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         BİRLEŞTİRME TALEPLİ

Soruşturma No
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İ  D  D  İ  A  N  A  M  E

İSTANBUL  13 . AĞIR CEZA MAHKEMESİ

(CMK'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümü)

DAVACI



: K.H.

ŞÜPHELİLER
: 1-MEHMET ŞENER ERUYGUR, KEMALETTİN  Oğlu REMZİYE'den olma, 17/06/1941 doğumlu, ERZURUM ili, YAKUTİYE ilçesi, VANİEFENDİ köy/mahallesi, 60 cilt, 73 aile sıra no, 11 sıra no'da nüfusa kayıtlı Fenerbahçe Orduevi Korumalı Konutlar Fahrettin Altay Apt.No:2 Kadıköy/ İSTANBUL ikamet eder. 

MÜDAFİİ
: Av. FİLİZ ESEN 

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütü Kurma veya Yönetme, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Yargıç üzerinde nüfuz kullanmak, Devletin Güvenliğine İlişkin Belgeleri Tahrip Etme Amacı Dışında Kullanma Hile İle Alma Çalma, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine Karşı Silahlı İsyana Tahrik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Devletin Güvenliğine İlişkin Gizli Belgeleri Temin Etme, 

SUÇ  TARİHİ
: Ankara  - 01.07.2008 

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008- 05.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 05/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 05/07/2008 tarih 2008/71 sayılı kararı

TAHLİYE TARİHİ 
: 21.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK' nun 314/1, 311/1,312/1 , 313/1, 135/2, 43, 137/1-a, 326/1, 327/1, 765 sayılı TCK' nun 232, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK' nun 53, 58/9, 63.,


Şüphelinin örgütün üst düzey yöneticisi olması sebebiyle TCK.nun 313/4, 314/3 ve 220/5 maddeleri uyarınca 10.07.2008 tarihli iddianame ile açılan kamu davasına konu Danıştay saldırısı ve Cumhuriyet Gazetesine bomba atılması eylemlerinden sorumlu tutulması gerektiğinden; TCK’nun 82/a-g, TCK.nun (82/a-g, 35/2 (4 kez), TCK.nun 174/1-2, TCK.nun (170/1-c (3 kez), TCK.nun 151/1, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunun 5. maddeleri.


2-AHMET HURŞİT TOLON, BURHAN  Oğlu NEDİME'den olma, 03/08/1942 doğumlu, İSTANBUL ili, KADIKÖY ilçesi, OSMANAĞA MAH. köy/mahallesi, 18 cilt, 1611 aile sıra no, 7 sıra no'da nüfusa kayıtlı Türkocağı Cad.Mudeko Loj. Ordu Evi Yanı A Blok D:5 Balgat  Bala/ ANKARA ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. İLKAY SEZER, Av. KÖKSAL BAYRAKTAR


  Av. DİLEK HELVACI

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütü Kurma veya Yönetme, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine Karşı Silahlı İsyana Tahrik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Açıklanması Yasaklanan Gizli Bilgileri Temin Etme, 

SUÇ  TARİHİ
:  01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 05.07.2008 

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 05/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 05/07/2008 tarih 2008/71 sayılı kararı

TAHLİYE TARİHİ
: 06.02.2009

SEVK MADDESİ
:TCK' nun 314/1, 311/1, 312/1, 313/1, 135/2, 43, 137/1-a, 334/1, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK' nun 53, 58/9, 63


Şüphelinin örgütün üst düzey yöneticisi olması sebebiyle TCK.nun 313/4, 314/3 ve 220/5 maddeleri uyarınca 10.07.2008 tarihli iddianame ile açılan kamu davasına konu Danıştay saldırısı ve Cumhuriyet Gazetesine bomba atılması eylemlerinden sorumlu tutulması gerektiğinden; TCK’nun 82/a-g, TCK.nun (82/a-g, 35/2 (4 kez), TCK.nun 174/1-2, TCK.nun (170/1-c (3 kez), TCK.nun 151/1, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunun 5. maddeleri.


3-LEVENT ERSÖZ, MEHMET  Oğlu YADİGAR'den olma, 19/04/1954 doğumlu, ISPARTA ili, MERKEZ ilçesi, KEPECİ köy/mahallesi, 20 cilt, 182 aile sıra no, 35 sıra no'da nüfusa kayıtlı 113. Cadde İlko Sitesi 1101.Sokak No:6 Çayyolu Merkez/ ANKARA ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. GÜLTEN GÜVEN

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütü Yönetme, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine Karşı Silahlı İsyana Tahrik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme,  Resmi Belgede Sahtecilik

SUÇ  TARİHİ
: Ankara  - 15.01.2009

YAKALAMA KARAR TARİHİ
: 08/08/2008

GÖZALTI TARİHİ
: 15.01.2009 – 16.01.2009

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 16/01/2009 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 16/01/2009 tarih 2009/19 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
:TCK' nun 314/1, 311/1, 312/1, 313/1, 135/2, 43, 137/1-a, 204/1,3713 sayılı Yasanın 5, TCK' nun 53, 58/9, 63


4-HASAN ATİLLA UĞUR, RAMAZAN ALİ  Oğlu AYSEL'den olma, 19/12/1957 doğumlu, KARAMAN ili, MERKEZ ilçesi, HOCAMAHMUT MAH. köy/mahallesi, 15 cilt, 134 aile sıra no, 24 sıra no'da nüfusa kayıtlı. Çolaklı üç Tepeler Mahallesi Tilkiler Mevkii No:20 Manavgat Antalya adresinde ikameteder, Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. ALPGİRAY BOZKURT AVLAĞI

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütü Yönetme, Pek Az Sayıda Mermi Bulundurma veya Taşıma, Bir Adet Ateşli Silah ve Mutat Sayıdaki Mermileri Bulundurma, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine Karşı Silahlı İsyana Tahrik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, 

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008 

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 04.07.2008 

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 04/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 04/07/2008 tarih 2008/68 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK' nun 314/1, 311/1, 312/1, 313/1, 135/2, 43, 137/1-a, 6136 sayılı yasanın 13/3-4, TCK' nun 54, 3713 sayılı Yasanın  5, TCK' nun 53, 58/9, 63


5-MUSTAFA ALİ BALBAY, FEVZİ  Oğlu MELEK'den olma, 08/08/1960 doğumlu, BURDUR ili, YEŞİLOVA ilçesi, GÜNEY YUKARI CAMİ MAH köy/mahallesi, 27 cilt, 175 aile sıra no, 20 sıra no'da nüfusa kayıtlı Park Rönesans Sitesi Yeni 24. Cad. 6/16 Yüzüncüyıl Merkez/ ANKARA adresinde ikamet eder.Atılı suçtan Metris 1 Nolu T Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. AKIN ATALAY, Av. BÜLETN UTKU

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme,  Devletin Güvenliğine İlişkin Belgeleri Tahrip Etme Amacı Dışında Kullanma Hile İle Alma Çalma, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine Karşı Silahlı İsyana Tahrik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Devletin Güvenliğine İlişkin Gizli Belgeleri Temin Etme, Açıklanması Yasaklanan Gizli Bilgileri Temin Etme

SUÇ  TARİHİ
: ANKARA - 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 05.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 06/03/2009 İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 06/03/2009 tarih 2009/35 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
:TCK' nun 314/2, 311/1, 312/1, 313/1, 326, 327, 334, 3713 sayılı Yasanın  5, TCK' nun 53, 58/9, 63


6-SİNAN AYDIN AYGÜN, NECİP  Oğlu AYTEN'den olma, 10/03/1959 doğumlu, ANKARA ili, ÇANKAYA ilçesi, ÇANKAYA MAH. köy/mahallesi, 19 cilt, 741 aile sıra no, 1 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Osman Bektaş Mahallesi Özzambak Yapı Kooperatifi A Blok 1/1 Merkez Erzurum adresinde  ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. Dr. BÜLENT H. ACAR

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma,  Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine Karşı Silahlı İsyana Tahrik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008 

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 04.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
:04/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 04/07/2008 tarih 2008/68 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'Nın 311/1, 312/1, 313/1, 314/2, 3713 sayılı Yasanın 8/1(2. Cümle), 5, TCK'nın 53,55/1, 58/9, 63.


7-İLKER GÜVEN, MEHMET SELAHATTİN  Oğlu HASENE MUZAFFER'den olma, 20/01/1942 doğumlu, İSTANBUL ili, KADIKÖY ilçesi, OSMANAĞA MAH. köy/mahallesi, 18 cilt, 401 aile sıra no, 7 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Çakmak Mah. Tavukçuyolu Cad N 32 Ağaoğlu Sitesi My City C1 Blok D:27  Ümraniye/ İSTANBUL adresinde  ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. Bahtiyar KURT

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Açıklanması Yasaklanan Gizli Bilgileri Temin Etme

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008- 04.07.2008

SEVK MADDESİ
:TCK'nın 314/2, 334, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


8-BİROL BAŞARAN, ALİ  Oğlu HATUN'den olma, 15/07/1956 doğumlu, ANKARA ili, ÇANKAYA ilçesi, EMEK MAH. köy/mahallesi, 28 cilt, 1203 aile sıra no, 1 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  Ataşehir 57 Ada Manolya  No:3-18 D:2  Kadıköy/ İSTANBUL adresinde ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. HÜSEYİN ERSÖZ

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme,  Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine Karşı Silahlı İsyana Tahrik Etme

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008- 04.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 04/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 04/07/2008 tarih 2008/68 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
:TCK'nın 314/2,312/1,313/1, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


9-BARBAROS HAYRETTİN ALTINTAŞ, İSMET  Oğlu SAİME'den olma, 17/11/1955 doğumlu, İSTANBUL ili, KADIKÖY ilçesi, BOSTANCI MAH. köy/mahallesi, 2 cilt, 160 aile sıra no, 16 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Zühtü Paşa Mahallesi Recep Peker Sokak No:10/7 İmer Apt. Kadıköy/ İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. ÜMİT GAZİOĞLU

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008- 03.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 03/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 03/07/2008 tarih 2008/65 sayılı kararı

TAHLİYE TARİHİ 
: 14.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


10-EROL MÜTERCİMLER, TAHİR  Oğlu MİHRİBAN'den olma, 13/05/1954 doğumlu, İSTANBUL ili, MALTEPE ilçesi, ALTINTEPE köy/mahallesi, 2 cilt, 1221 aile sıra no, 1 sıra no'da nüfusa kayıtlı Server İskit Sok. No:2 D.18 Nihatbey Ap. Göztepe Kadıköy/ İSTANBUL adresinde  ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. HANDE ÖZIŞIK

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 04.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK' nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5,  TCK'nın 53, 58/9, 63.


11-EMİN ŞİRİN, HASAN  Oğlu HATİCE NEBAHAT'den olma, 22/11/1948 doğumlu, İSTANBUL ili, FATİH ilçesi, NESLİŞAH köy/mahallesi, 57 cilt, 497 aile sıra no, 9 sıra no'da nüfusa kayıtlı Acarkent Stüdyo Blokları  A/18 Kavacık  Beykoz/ İSTANBUL adresinde  ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. ARZU KILIÇ

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 2007

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2 , 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


12-HAKAN ŞANLI, NEVZAT  Oğlu PERVİN'den olma, 17/08/1963 doğumlu,  ili, ALUCRA ilçesi, MESUDİYE MAH. köy/mahallesi, 2 cilt, 180 aile sıra no, 14 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  5.Cad 102.Sok Kalender Evleri A Blok No:30 Ümitköy Merkez/ ANKARA adresinde  ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. MUSTAFA AVLAĞI

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 2007

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2 , 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


13-YÜKSEL DİLSİZ, MEHMET  Oğlu ŞEFİKA'den olma, 10/09/1978 doğumlu, ERZURUM ili, ÇAT ilçesi, SÖBEÇAYIR KÖYÜ köy/mahallesi, 29 cilt, 65 aile sıra no, 22 sıra no'da nüfusa kayıtlı Yavuzselim Mah. Hayrettinoğlu Caddesi Hatip Sk. No:18 Yıldırım/ BURSA ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. TAYFUR DEMİR

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek,  Hukuka Aykırı Olarak Kişisel Verileri Kaydetmek

SUÇ  TARİHİ
: BURSA - 23.10.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.10.2008 - 24.10.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
:  24/10/2008  Bursa  5.   Sulh   Ceza     Mahkemesinin 24/10/2008 tarih 2008/310 sayılı kararı

TAHLİYE TARİHİ
: 28.10.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 135/1-2, 43, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


14-TURHAN ÇÖMEZ, HASAN  Oğlu İKBAL'den olma, 22/10/1965 doğumlu, BALIKESİR ili, GÖNEN ilçesi, PAŞAÇİFTLİK KÖYÜ köy/mahallesi, 80 cilt, 32 aile sıra no, 62 sıra no'da nüfusa kayıtlı,

SUÇ
: Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ TARİHİ
: 07.01.2008

YAKALAMA KARAR TARİHİ
: 08/08/2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2 , 312/1, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


15-FERDA PAKSÜT, ENVER  Kızı BEDİA'den olma, 19/09/1961 doğumlu, BURSA ili, OSMANGAZİ ilçesi,  köy/mahallesi, 45 cilt, 468 aile sıra no, 8 sıra no'da nüfusa kayıtlı Devlet Cad. Ziyaer Rahman Cad. Anayasa Mahkemesi Lojmanları No:10 ANKARA adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. Bülent Hayri ACAR-(5932)

SUÇ
: Silahlı  Terör Örgütüne Bilerek İsteyerek Yardım Etme

SUÇ  TARİHİ
: ANKARA - 28.08.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/3 , 220/7 yollaması ile TCK'nın 314/2, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


16-HALİS YAVUZ IŞIKLAR, MEHMET  Oğlu NEZAHAT'den olma, 25/11/1947 doğumlu, EDİRNE ili, MERKEZ ilçesi, YENİİMARET köy/mahallesi, 19 cilt, 567 aile sıra no, 33 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Şenesenevler Avşar Sok. Peri Apt. Kat:6/12 Bostancı Kadıköy  / İSTANBUL adresinde  ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. OSMAN ORÇUN GÜNDÜZ

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 25.02.2007

GÖZALTI TARİHİ
: 23.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK' nın 314/2, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK' nın 53, 58/9, 63.


17-UFUK MEHMET BÜYÜKÇELEBİ, HALİM DÜNDAR  Oğlu MELİHA'den olma, 05/04/1958 doğumlu, İSTANBUL ili, ÜSKÜDAR ilçesi, RUMİMEHMETPAŞA köy/mahallesi, 36 cilt, 617 aile sıra no, 23 sıra no'da nüfusa kayıtlı Davutpaşa Caddesi No:34 Topkapı Zeytinburnu/ İSTANBUL adresinde  ikamet eder. 

MÜDAFİİ
: Av. DENİZ KETENCİ, Av. VOLGA GÖKÇE

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 04.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 6136 sayılı Yasanın 13/1, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 54, 58/9, 63.


18-TANJU GÜVENDİREN, CEMAL  Oğlu NADİDE'den olma, 31/12/1950 doğumlu, BALIKESİR ili, SINDIRGI ilçesi, KURTULUŞ MAH köy/mahallesi, 4 cilt, 113 aile sıra no, 26 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  İlkbahar  Mah. 250 Sok. 2/2 Yıldız Oran ANKARA adresinde   Ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. SALİH ÇELEN

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 26.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 26/09/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 26/09/2008 tarih 2008/101 sayılı kararı

TAHLİYE TARİHİ
: 09.10.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


19-AHMET TUNCAY ÖZKAN, ZİYA  Oğlu SULFİYE'den olma, 14/08/1966 doğumlu, ERZİNCAN ili, KEMALİYE ilçesi, DEMİR KÖYÜ köy/mahallesi, 54 cilt, 6 aile sıra no, 93 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Ahmet Cevdet Paşa Cad. 137/3 Bebek  Beşiktaş/ İSTANBUL adresinde ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. GİZEM DUYGU ÖCALAN, Av. OĞUZ KÜR

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Bir Adet Ateşli Silah ve Mutat Sayıdaki Mermileri Bulundurma, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme,  Tehlikeli Maddeleri İzinsiz Olarak Bulundurma veya El Değiştirme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Devletin Güvenliğine İlişkin Gizli Belgeleri Temin Etme, Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma, Açıklanması Yasaklanan Gizli Bilgileri Temin Etme

SUÇ  TARİHİ
: İSTANBUL - 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008- 26.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 27/09/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 27/09/2008 tarih 2008/102 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 311/1, 312/1, 327/1,43, 334/1,43, 174/1-2, 6136 sayılı Yasanın 13/1-3, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 54, 58/9, 63.


20-ADİL SERDAR SAÇAN, BEDRİ  Oğlu HAYRİYE'den olma, 21/09/1962 doğumlu, ELAZIĞ ili, BASKİL ilçesi, KOÇYOLU köy/mahallesi, 41 cilt, 45 aile sıra no, 40 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Banu Evleri A6  D : 14 Bahçeşehir Büyükçekmece İSTANBUL adresinde  ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. SERKAN SAÇAN

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Açıklanması Yasaklanan Gizli Bilgileri Açıklama

SUÇ  TARİHİ
:İSTANBUL - 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 26.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 26/09/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 26/09/2008 tarih 2008/101 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 336/1, 43, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


21-GÜRBÜZ ÇAPAN, MAHMUT  Oğlu BESTİ'den olma, 19/05/1955 doğumlu, İSTANBUL ili,  ilçesi, YENİKENT köy/mahallesi, 25 cilt, 366 aile sıra no, 1 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Enver Paşa Cad. Onur Güvener Sok.  Esenkent-Esenyurt Büyükçekmece/ İSTANBUL adresinde ikamet eder.Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. ERDAL F. ÇANAKÇI, Av. MEHMET DANIŞ

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Bir Adet Ateşli Silah ve Mutat Sayıdaki Mermileri Bulundurma,  Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 26.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 26/09/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 26/09/2008 tarih 2008/101 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
:TCK'nın 314/2, 3713 sayılı Yasanın 5, 6136 sayılı Yasanın 13/1-3, TCK'nın 53, 54, 58/9, 63.


22-EMCET OLCAYTU, MEMET  Oğlu RABİA'den olma, 06/12/1948 doğumlu,  ili, DARENDE ilçesi, BALABAN DAVUTLU köy/mahallesi, 38 cilt, 48 aile sıra no, 18 sıra no'da nüfusa kayıtlı, İstiklal Cd. Deva Çıkmazı Sk. N. 717 Beyoğlu  Beyoğlu/ İSTANBUL adresinde  ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. MURAT BÜLENT HATTATOĞLU

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Özel Hayatın Gizliliğini İhlal Etmek, Hukuka Aykırı Olarak Kişisel Verileri Kaydetmek

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 26.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 26/09/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 26/09/2008 tarih 2008/101 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 134/1, 135/1, 137/1-b, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


23-ADNAN TÜRKKAN, CAFER  Oğlu SULTAN'den olma, 10/05/1983 doğumlu,  ili, ARGUVAN ilçesi, KIZIK köy/mahallesi, 27 cilt, 49 aile sıra no, 24 sıra no'da nüfusa kayıtlı Dokuz Eylül Caddesi Kızım Kk. 11-A İleri Mahallesi . Çankaya/ ANKARA adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. İBRAHİM ERDOĞAN

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: İSTANBUL- 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 04.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


24-TUNÇ AKKOÇ, MEHMET  Oğlu AZİZE'den olma, 01/05/1981 doğumlu, İZMİR ili, BORNOVA ilçesi, KAZIMDİRİK köy/mahallesi, 3 cilt, 609 aile sıra no, 25 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Prof. Ali Nihat Tarlan Cad. 2. Yol Sk. Erşen Apt. 19/13 Bostancı Kadıköy/ İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. AHMET NURİ AYTEKİN

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Hukuka Aykırı Olarak Kişisel Verileri Kaydetmek

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 03.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 135/2-1, 53, 58/9, 63.


25-MESUT ÖZCAN, ALİ  Oğlu EMİNE'den olma, 13/04/1966 doğumlu, ANTALYA ili, ALANYA ilçesi, GÜLLERPINARI MAHALLESİ köy/mahallesi, 3 cilt, 125 aile sıra no, 13 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Kenedi Cad. 24/7 Kavaklıdere ANKARA adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. GİZEM DUYGU ÖCALAN

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 26.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


26-HÜSEYİN NAZLIKUL, SALMAN oğlu FATAMA'dan olma, 1963 doğumlu, KAHRAMANMARAŞ ili, PAZARCIK ilçesi, DOĞANLI KARA HASAN köyü nüfusuna kayıtlı, Seba Milenyum Evleri Pınar Mahallesi D Blok Daire:13 İSTİNYE / İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. SEMRA ERTÜRK

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008 

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 26.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 26/09/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 26/09/2008 tarih 2008/101 sayılı kararı

TAHLİYE TARİHİ
: 09.10.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


27-ADNAN BULUT, BEKİR  Oğlu KEKLİK'den olma, 08/04/1968 doğumlu, KARS ili, MERKEZ ilçesi, ORTAGEDİK köy/mahallesi, 73 cilt, 14 aile sıra no, 20 sıra no'da nüfusa kayıtlı Ortaklar Cad.Meliha Avni Sözen Cad.No:17, B.Blok,Mecidiyeköy  Şişli/ İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. SEÇİL ÖZDİKMENLİ

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma 

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 26.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


28-MERDAN YANARDAĞ, CÜNEYT  Oğlu NECİBE'den olma, 24/02/1961 doğumlu, SİVAS ili, DİVRİĞİ ilçesi,  köy/mahallesi, 102 cilt, 11 aile sıra no, 73 sıra no'da nüfusa kayıtlı Bayar Cd Sıtma Pınar Sk No 2/8 Kozyatağı Kadıköy/ İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. OĞUZ KÜR

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 26.10.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 26.10.2008 - 28.10.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


29-MURAT AĞIREL, SADIK  Oğlu BEDRİYE'den olma, 23/09/1980 doğumlu, ADANA ili, CEYHAN ilçesi, BOTA MAHALLESİ köy/mahallesi, 2 cilt, 219 aile sıra no, 5 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Fulya Mah. Bozova Sok.  Arzum Apt. Kat:5 No:10  ŞİŞLİ/ İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. OSMAN ÖNER

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma 

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 25.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63. 


30-SELİM UTKU GÜMRÜKÇÜ, BEDRİ ADEM  Oğlu NİLGÜN'den olma, 30/10/1981 doğumlu, İZMİR ili, BERGAMA ilçesi, DOĞANCI MH. köy/mahallesi, 8 cilt, 238 aile sıra no, 3 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  8831 Sk. N: 63/18  Aydınlar Apt. Egekent Çiğli/ İZMİR adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. NURETTİN DİCLE EVREN

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 27.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


31-MAHİR AKKAR, CEMAL  Oğlu MELEK'den olma, 09/07/1952 doğumlu, AMASYA ili, GÜMÜŞHACIKÖY ilçesi, ÇAY MAH. köy/mahallesi, 4 cilt, 96 aile sıra no, 23 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  Kazakiskan Cd. (4.Cadde) No:108/2 Emek Çankaya/ ANKARA adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. MUSTAFA EKEN

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Bir Adet Ateşli Silah ve Mutat Sayıdaki Mermileri Bulundurma, 

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 25.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  6136 sayılı Yasanın 13/3, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın , 53, 58/9, 63.


32-EVRİM BAYKARA, FUAT  Oğlu PAKİZE'den olma, 08/05/1979 doğumlu, İZMİR ili,  ilçesi, BOZYAKA köy/mahallesi, 16 cilt, 415 aile sıra no, 4 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  Filiz Cad. Vatan Mah. No:3 İç Kapı No:9  İZMİR adresinde  ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. OĞUZ KÜR

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 23.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 23.09.2008 - 27.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


 33-FATMA SİBEL YÜKSEK, NUMAN  Kızı CEMİLE'den olma, 05/06/1963 doğumlu, KIRŞEHİR ili, KAMAN ilçesi, AŞILIK BAYINDIR KÖYÜ köy/mahallesi, 8 cilt, 38 aile sıra no, 40 sıra no'da nüfusa kayıtlı Barbaros Mah. Veysi Paşa Sk. Site:62 20/4 Altunizade/Üsküdar/İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. ERCAN BİROL

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: İSTANBUL - 09.02.2009

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9,


34-OSMAN GÜRBÜZ, İDRİS  Oğlu MAKBULE'den olma, 15/03/1962 doğumlu, ERZİNCAN ili, KEMAH ilçesi, AYRANPINAR KÖYÜ köy/mahallesi, 12 cilt, 39 aile sıra no, 14 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Şirinyalı Mah.Eski Lara Yolu H.Savaş Sitesi A/Bl.K:2 N:5 Merkez/ ANTALYA adresinde ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. ERGİL OLGUN

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 05.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 05/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 05/07/2008 tarih 2008/69 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın 53, 58/9, 63.


35- ARİF DOĞAN, MEHMET  Oğlu ESME'den olma, 25/10/1945 doğumlu, İSTANBUL ili, BEYKOZ ilçesi, ÇAVUŞBAŞI köy/mahallesi, 21 cilt, 2263 aile sıra no, 1 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Çukurca Birlik Mah. 81. Sok. Ankara Konakları 11/7  6570 Çankaya/ ANKARA adresinde ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. KAYA KABACAOĞLU

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Ticareti Yapma veya Sağlama, Sayı ve Nitelik Bakımından Vahim Olan Silah veya Mermileri Satın Alınması Taşınması Bulundurulması,  Açıklanması Yasaklanan Gizli Bilgileri Temin Etme

SUÇ  TARİHİ
: 14.08.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 14.08.2008 -  15.08.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 15/08/2008 Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 15/08/2008 tarih 2008/89 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 334/1,188/3,  3713 sayılı Yasanın 5, 6136 sayılı Yasanın 13/2, TCK'nın  53, 54, 58/9, 63.


36-MUZAFFER ÖZTÜRK, İLYAS  Oğlu HATİCE'den olma, 01/04/1968 doğumlu, İSTANBUL ili, BEYKOZ ilçesi, ÇAVUŞBAŞI köy/mahallesi, 21 cilt, 293 aile sıra no, 6 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Çengel Dere Cad. No:117 Çavuşbaşı Beykoz İSTANBUL adresinde   ikamet eder.Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. GÜLHAN AKÇİÇEK

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma,Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Ticareti Yapma veya Sağlama, Sayı ve Nitelik Bakımından Vahim Olan Silah veya Mermileri Satın Alınması Taşınması Bulundurulması, Örgüte Bilerek İsteyerek Yardım Etme

SUÇ  TARİHİ
: 13/08/2008

GÖZALTI TARİHİ
: 13.08.2008-16.08.2008 

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 16/08/2008 İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 16/08/2008 tarih 2008/92 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/3, 220/7 maddesi delaletiyle 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, 6136 sayılı yasanın 13/2, TCK'nın  188/3, 53, 54, 58/9, 63.


37-LEVENT TEMİZ, DURSUN  Oğlu ZEKİYE'den olma, 19/03/1975 doğumlu,  ili, MERKEZ ilçesi, ALİKAMERLİ köy/mahallesi, 5 cilt, 147 aile sıra no, 26 sıra no'da nüfusa kayıtlı , Menekşe Cad. Ahmet Mikdat Sok. B Blok No:5 Basınköy Florya İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. AHMET ÜLGER

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Bir Adet Ateşli Silah ve Mutat Sayıdaki Mermileri Bulundurma, 

SUÇ  TARİHİ
: İSTANBUL  - 18.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 18.09.2008 - 21.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 6136 sayılı Yasanın 13/3, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


:38-ERTAÇ GİRAY, İSMAİL  Oğlu ŞÜKRAN'den olma, 01/02/1950 doğumlu, KIRKLARELİ ili, VİZE ilçesi, DÜZOVA KÖYÜ köy/mahallesi, 17 cilt, 125 aile sıra no, 39 sıra no'da nüfusa kayıtlı Melek Sok. 33/12 Nişantaşı  Şişli/ İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. İSMAİL GÜRSES

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, 2863 Sayılı Kanuna Aykırılık, Örgüte Bilerek İsteyerek Yardım Etme, Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma

SUÇ  TARİHİ
: İSTANBUL  - 21.10.2008 

GÖZALTI TARİHİ
: 21.10.2008 - 23.10.2008 

SEVK MADDESİ
:TCK'nın 314/3,  220/7 maddesi yollamasıyla TCK' nun 314/2, 3713 sayılı Yasanın 5, 2863 sayılı yasanın 67, 6136 sayılı yasanın 13/1, TCK'nın  53, 54,  58/9, 63.


39-HÜSEYİN KESKİN, İBRAHİM HALİL  Oğlu GÜRCAN'den olma, 09/07/1984 doğumlu, İSTANBUL ili, ÜSKÜDAR ilçesi, BULGURLU köy/mahallesi, 11 cilt, 702 aile sıra no, 4 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Yayla Mah. HAyal Sitesi Zirve Blokları C-1 D:8 Merkez/ İSTANBUL adresinde ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. BURAK KARABULUT

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Örgüte Bilerek İsteyerek Yardım Etme, Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma

SUÇ  TARİHİ
: SARIKAMIŞ- 21.10.2008 

GÖZALTI TARİHİ
: 21.10.2008 - 23.10.2008 

TUTUKLAMA TARİHİ 
:23/10/2008 İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 23/10/2008 tarih 2008/125 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/3, 220/7  yollamasıyla TCK' nun 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, 6136 sayılı yasanın 13/1, TCK'nın  53, 54,  58/9, 63.


40- DURMUŞ ALİ ÖZOĞLU, İHSAN  Oğlu GÜLŞEN'den olma, 12/01/1962 doğumlu, ADANA ili, CEYHAN ilçesi, ESKİHAMAM köy/mahallesi, 5 cilt, 682 aile sıra no, 3 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Hürriyet Mah.305 Sk.No.25 D.1  Gaziosmanpaşa/ İSTANBUL adresinde  ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 5 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU..

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütü Yönetme, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Askerleri İtaatsizliğe Teşvik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, 

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 05.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 05/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 05/07/2008 tarih 2008/69 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/1, 311/1, 312/1, 319/1, 3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


41-İBRAHİM ÖZCAN, SİYAMİ  Oğlu HAVVA'den olma, 02/03/1961 doğumlu, SİVAS ili, SUŞEHRİ ilçesi, GÜNLÜCE köy/mahallesi, 80 cilt, 65 aile sıra no, 41 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  İçerenköy
G-37 Sok. 2/3  Kadıköy/ İSTANBUL adresinde ikamet eder. Atılı suçtan Kocaeli 2 Nolu F Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütü Yönetme, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Askerleri İtaatsizliğe Teşvik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme,  Hukuka Aykırı Olarak Kişisel Verileri Kaydetmek

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 04.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 04/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 04/07/2008 tarih 2008/68 sayılı kararı 

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/1, 311/1, 312/1, 319/1, 135/1-2, 43,   3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


42-KEMAL AYDIN, BAYRAM  Oğlu YETER'den olma, 02/02/1950 doğumlu, GÜMÜŞHANE ili, TORUL ilçesi, GÜLAÇAR KÖYÜ köy/mahallesi, 39 cilt, 80 aile sıra no, 26 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Konutkent 2 A/6 Blok No:29 K:7 Çayyolu  Merkez/ ANKARA adresinde ikamet eder. AtIlı suçtan Silivri 5 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütü Yönetme, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Askerleri İtaatsizliğe Teşvik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, 

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.208 - 05.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 05/07/2008 İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 05/07/2008 tarih 2008/69 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/1, 311/1, 312/1, 319/1,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


43-NERİMAN AYDIN, BAYRAM  Kızı YETER'den olma, 03/02/1964 doğumlu, GÜMÜŞHANE ili, TORUL ilçesi, GÜLAÇAR KÖYÜ köy/mahallesi, 39 cilt, 80 aile sıra no, 47 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  Birlik Mah 14 Sokak  No 7 Çankaya  Merkez/ ANKARA adresinde  ikamet eder. Atılı suçtan Bakırköy Kadın Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda TUTUKLU

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütü Yönetme, Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Yargıç üzerinde nüfuz kullanmak, Askerleri İtaatsizliğe Teşvik Etme, Türkiye Büyük Millet Meclisini Ortadan Kaldırmaya veya Görevini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs Etme, Hukuka Aykırı Olarak Kişisel Verileri Kaydetmek, 

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 05.07.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 06/03/2009 İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 06/03/2009 tarih 2009/35 sayılı kararı 

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/1, 311/1, 312/1, 319/1 ,135,43, 765 sayılı TCK'nın 232 (iki kez ayrı ayrı),  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


44-MEHMET ALİ ÇELEBİ, MUHARREM  Oğlu RUKİYE'den olma, 23/07/1984 doğumlu, AMASYA ili, MERKEZ ilçesi, ABACI köy/mahallesi, 91 cilt, 9 aile sıra no, 86 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Dutluk Mah. Ereğli Sok. No:1 Mamak ANKARA adresinde  ikamet eder. Atılı suçtan Hasdal Askeri Ceza ve Tutukevinde TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütü Yönetme, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Hukuka Aykırı Olarak Kişisel Verileri Kaydetmek, 

SUÇ  TARİHİ
: 18.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 18.09.2008 - 20.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 20/09/2008 İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 20/09/2008 tarih 2008/107 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/1, 135/1-2, 43,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


45-NOYAN ÇALIKUŞU, MEVLÜT  Oğlu ÖZNUR'den olma, 23/05/1985 doğumlu, İZMİR ili, SELÇUK ilçesi, İSABEY köy/mahallesi, 2 cilt, 517 aile sıra no, 3 sıra no'da nüfusa kayıtlı, bArgenta Cad. İsa Bey Mah. No:13 İç Kapı No:4  Selçuk/ İZMİR adresinde  ikamet eder. Atılı suçtan Hasdal Askeri Ceza ve Tutukevinde TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma,  Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Hukuka Aykırı Olarak Kişisel Verileri Kaydetmek

SUÇ  TARİHİ
: 18.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 18.09.2008 - 20.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 20/09/2008 İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 20/09/2008 tarih 2008/107 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 135/1-2, 43,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın   53, 58/9, 63.


46-EREN MUMCU, KENAN  Oğlu SEVİNÇ'den olma, 16/04/1985 doğumlu, TRABZON ili, AKÇAABAT ilçesi, MEYDANKAYA KÖYÜ köy/mahallesi, 79 cilt, 62 aile sıra no, 65 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  Elgafdere Cad. Toklu Mah. No:3 İç Kapı No:2  Merkez/ TRABZON adresinde ikamet eder. Atılı suçtan Hasdal Askeri Ceza ve Tutukevinde TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 18.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 18.09.2008 - 20.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 20/09/2008 İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 20/09/2008 tarih 2008/107 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


47-ÖNDER KOÇ, ÖMER  Oğlu HÜLYA'den olma, 26/09/1985 doğumlu, KARS ili, SARIKAMIŞ ilçesi, SÜNGÜTAŞI köy/mahallesi, 32 cilt, 13 aile sıra no, 93 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Barut Sk. Tepebaşı Mah. No:10 İç Kapı No:8  Keçiören/ ANKARA adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 18.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 18.09.2008 - 20.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


48-HASAN HÜSEYİN UÇAR, METİN  Oğlu AYŞEN'den olma, 19/06/1985 doğumlu, ANKARA ili, BEYPAZARI ilçesi, GÜRSÖĞÜT KY. köy/mahallesi, 32 cilt, 22 aile sıra no, 37 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  Alcan Sk. Gazi Osmanpaşa Mah. No:16 İç Kapı No:7  Sincan/ ANKARA  adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 18.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 18.09.2008 - 20.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 20/09/2008 İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 20/09/2008 tarih 2008/107 sayılı karar

TAHLİYE TARİHİ
: 26.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


49-YAŞAR TOZKOPARAN, ŞAHİN  Oğlu GÜLAY'den olma, 04/01/1988 doğumlu, MERSİN ili, MERKEZ ilçesi, OSMANİYE köy/mahallesi, 22 cilt, 897 aile sıra no, 3 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  8140 Sk. Osmaniye Mah. No:4 İç Kapı No:3  MERSİN adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. KÜRŞAT VELİ EREN

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 18.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 18.09.2008 - 20.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 20/09/2008 İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 20/09/2008 tarih 2008/107 sayılı karar

TAHLİYE TARİHİ
: 26.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


50-DOĞUKAN YORULMAZ, CEMAL  Oğlu NİLGÜN'den olma, 26/05/1988 doğumlu, SİVAS ili, İMRANLI ilçesi, YOZYATAĞI köy/mahallesi, 132 cilt, 27 aile sıra no, 54 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  Şevkat Mh. Erdek Sk. No:10/9 Merkez/ ESKİŞEHİR adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. EROL YILMAZ

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 18.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 18.09.2008 - 21.09.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


51-HATİCE BAHTİYAR, ABDULVAHİP  Kızı SULTAN'den olma, 21/09/1976 doğumlu,  ili, DİVRİĞİ ilçesi, AKMEŞE köy/mahallesi, 29 cilt, 70 aile sıra no, 16 sıra no'da nüfusa kayıtlı Akşemsettin Mah. Cengiz Topel Cad.No:125/19  Eyüp/ İSTANBUL adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. FIRAT EMRE YILMAZ

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 04.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 04.07.2008 - 07.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


52-HAMZA DEMİR, NURİ  Oğlu SIDIKA'den olma, 15/12/1961 doğumlu,  ili, DEVELİ ilçesi, YAYLACIK KÖYÜ köy/mahallesi, 67 cilt, 52 aile sıra no, 63 sıra no'da nüfusA kayıtlı, Pınarbaşı Mah. Kızlar Pınarı Cad. Buca Sok. No:9/7 Keçiören ANKARA adresinde  ikamet eder. Atılı suçtan Silivri 4 Nolu L Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

MÜDAFİİ
: Av. YUSUF ERİKEL

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: ANKARA - 01.07.2008 

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 03.07.2008


  18.09.2008 - 21.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 21/09/2008 İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 21/09/2008 tarih 2008/111 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


53-ERCÜMENT OVALI, MUSTAFA  Oğlu HATİCE SEVİM'den olma, 27/09/1961 doğumlu, SAMSUN ili, ÇARŞAMBA ilçesi, ÇAY MAH. köy/mahallesi, 1 cilt, 61 aile sıra no, 23 sıra no'da nüfusa kayıtlı,  KTÜ Lojmanları 36/8 Trabzon adresinde  ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. AHMET DURAK

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 03.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63. 


54-MUHAMMED MURAT AVAR, MEHMET SERACETTİN  Oğlu NAHİDE'den olma, 10/05/1980 doğumlu, ERZURUM ili, YAKUTİYE ilçesi, AŞAĞI MUMCU köy/mahallesi, 6 cilt, 214 aile sıra no, 17 sıra no'da nüfusa kayıtlı Kuloğlu Mah Kamilağa Sok D.1 Kat.1 Güneş Ofis Apt Kuloğlu ERZURUM adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. SAMİH BALKAN

SUÇ
: Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek, Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Hukuka Aykırı Olarak Kişisel Verileri Kaydetmek

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 04.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 135/1-2, 43/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


55-SİYAMİ YALÇIN, ÖMER  Oğlu LATİFE'den olma, 20/02/1968 doğumlu, ERZURUM ili, YAKUTİYE ilçesi, KÖŞK köy/mahallesi, 144 cilt, 28 aile sıra no, 37 sıra no'da nüfusa kayıtlı Osmanbektaş Mahallesi Öz Zambak Yapı Kooperatifi A Blok1/1  Merkez/ ERZURUM adresinde ikamet eder.

MÜDAFİİ
: Av. SAMİH BALKAN

SUÇ
:Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Hukuka Aykırı Olarak Kişiler Verileri Kaydetmek,  Hukuka Aykırı Olarak Kişisel Verileri Kaydetmek

SUÇ  TARİHİ
: 01.07.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 01.07.2008 - 04.07.2008

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2, 135/1-2, 43/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.


56-SÜLEYMAN SOLMAZ, TUNCER  Oğlu FATIMA'den olma, 25/01/1984 doğumlu, YOZGAT ili, SARIKAYA ilçesi, KÜÇÜKÇALAĞIL köy/mahallesi, 50 cilt, 38 aile sıra no, 22 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Çiçekli Mah. Başaran Sok No.61/1 Keçiören/ ANKARA adresinde ikamet eder. Atılı suçtan Kocaeli 2 Nolu F Tipi Ceza İnfaz  Kurumunda TUTUKLU.

 MÜDAFİİ
: Av. GÜLTEKİN YILDIZ

SUÇ
: Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ  TARİHİ
: 18.09.2008

GÖZALTI TARİHİ
: 18.09.2008 - 21.09.2008

TUTUKLAMA TARİHİ 
: 21/09/2008 İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK. 250. maddesi İle Görevli)nin 21/09/2008 tarih 2008/111 sayılı kararı

SEVK MADDESİ
: TCK'nın 314/2,  3713 sayılı Yasanın 5, TCK'nın  53, 58/9, 63.

SUÇ YERİ                                         : Her  şüphelinin bireysel durumunda belirtilmiştir.
DELİLLER
                     : Örgütsel içerikli dokümanlar, arama yakalama ve 
 elkoyma  tutanakları, iletişim tespit tutanakları, 
   şüphelilerin beyanları,  tanık beyanları, gizli tanık  beyanları, mağdur beyanları, bilirkişi raporları, 
  Kriminal Polis Dairesi Başkanlığının raporları, igital veri inceleme raporları, Genelkurmay   Başkanlığı Askeri Savcılığının yazıları, Emniyet Genel Müdürlüğü’nün yazıları, Mit   Müsteşarlığı’nın gizli belgelere                                                                                                                     ilişkin yazıları, eylem evrakları , emanet makbuzları ve tüm  dosya kapsamı olup ayrıca her bir şüpheli için ilgili bölümde ayrıntılı   belirtilmiştir.

SORUŞTURMA EVRAKI İNCELENDİ:

Ergenekon terör örgütü yöneticisi veya üyesi olmak, Cebir ve şiddet kullanarak Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini ortadan kaldırmaya veya görevlerini yapmasını kısmen veya tamamen engellemeye teşebbüs etmek, Halkı Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine karşı silâhlı isyana tahrik etmek, Halkı kin ve düşmanlığa tahrik etmek, Terör örgütüne ait silahları depolamak, Genel güvenliği kasten tehlikeye sokacak şekilde patlayıcı madde kullanmak, Nitelikli kasten öldürmeye azmettirmek, Yasaklanan bilgileri temin etmek, Kişisel verileri kaydetmek ve bağlı pek çok suçu işlemekten şüpheli 86 kişi hakkındaki Cumhuriyet başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturması 10.07.2008 tarih 2008/968 esas ve 2008/623 sayılı iddianame ile kamu davası açılmış olup, kovuşturmasına İstanbul 13.Ağır Ceza Mahkemesinin 2008/209 esas no sayılı dosyasında devam edilmektedir.  

Aynı soruşturma kapsamında olmakla birlikte haklarında delil toplama işlemlerine devam edilenlerin iddianame ile kısmen aleniyet kazanacağı, bu şekilde kendilerine yüklenmesi muhtemel ağır nitelikteki suçlar nedeni ile kaçma ve delilleri karartma tehlikesinin doğacağı düşüncesi ile eylemleri bu iddianameye konu edilen şüpheliler yakalanmış, ancak diğer şüpheliler hakkındaki soruşturmayı sürüncemede bırakmamak için haklarındaki evrak ayrılmıştır.

Şüpheliler ile kovuşturması devam eden İstanbul 13.Ağır Ceza Mahkemesinin 2008/209 esas no sayılı dosyası sanıklarının aynı suçların şüphelisi ve sanıkları oldukları, bir kısım şüpheliler ile dava sanıklarının yüklenen suçların icrası açısından birlikte hareket ettikleri yönünde deliller bulunduğu, bu şekilde Ceza Muhakemesi Kanununun 8 inci maddesine göre her iki dava arasında tam bir bağlantı olduğu anlaşıldığından dava birleştirme talepli olarak açılmıştır.

İlk olarak bir kamu davasına konu edildiği için İstanbul 13 üncü Ağır Ceza Mahkemesinin 2008/209 esas no sayılı davasına esas olan iddianamede Ergenekon terör örgütünün geniş olarak açıklanmış olması, bağlantılı eylem ve kişilerin aynı davada yargılanmasının suçun aydınlatılmasına sağlayacağı yarar nedeni ile her iki davanın Ceza Muhakemesi Kanununun 11 inci maddesi uyarınca birleştirilmesi zorunluluk derecesinde gerekmekte ise de, ana hatları ile olsa da soruşturmanın kronolojik gelişimi ile örgüt anlatımlarının bu iddianame konusu kişilerle ilgili açıklamalar ile aynı metinde yer almasının örgüt ve diğer örgüt üyeleri bağlantılarının anlaşılmasına pratik bir yarar sağlayacağı düşünüldüğünden Ergenekon terör örgütü hakkında ilk olarak düzenlenen 2008/623 sayılı iddianame aşağıda ana hatları ile özetlenecektir. 

I.BÖLÜM

2008/623 SAYILI İDDİANAME ÖZETİ

Telefon ihbarı üzerine İstanbul Ümraniye ilçesindeki bir evde 27 adet el bombası bulunmuştur. İlk aşamada bombalar ile ilgili olarak ev sahibi Mehmet DEMİRTAŞ ve evde daha önce kiracı olarak oturan Ali YİĞİT ile daha sonrasında Mehmet DEMİRTAŞ’ın kolluk görevlilerine sözlü beyanlarına göre Oktay YILDIRIM yakalanmışlardır. 

İhbar eden Şevki YİĞİT, Mehmet DEMİRTAŞ'ın evinde oturan oğlu Ali YİĞİT’in yanında geçici olarak kalmakta iken tahta aramak için çatıya çıktığında sandık içinde bombaları gördüğünü, Ali YİĞİT’e sorduğunda "Bombalar dayımın komutanınındır, fazla karıştırma" dediğini, manav dükkânı kapanınca Trabzon'a döndüğünü, ilk etapta oğlunun başına da bir iş gelir düşüncesi ile ihbarda bulunmadığını, ancak maddi durumu iyi olmayan oğlunun kandırılıp bir olayda kullanılabileceği endişesi ile ihbarda bulunduğunu, daha sonra basında yer alması nedeni ile Ali YİĞİT’in bombaların sahibi olarak bahsettiği komutanın Mehmet DEMİRTAŞ'ın gaz istasyonuna gelip giden Oktay YILDIRIM olduğunu anladığını söylemiştir.

Ali YİĞİT, babası Şevki YİĞİT’in evin çatısında tesadüfen el bombası sandığı görerek kendisine söylediğini, ev sahibi olan dayısı Mehmet DEMİRTAŞ’ın bundan sonra kendisine “çatıda askeri bir sandık içinde el bombaları var, bu malzemelere bir şey olursa başınız belaya girer, kurtaramayız, kimseye bu konudan bahsetme seni de alırlar, bu evde sen oturuyorsun” diyerek bombaların 1,5 yıl kadar önce Oktay YILDIRIM tarafından getirildiğini söylediğini, korktuğu için ihbarda bulunamadığını, ancak bu sebeple evden taşındığını, ihbarı da babasının yapmış olabileceğini söyleyerek, askerliğinde Mehmet DEMİRTAŞ’ın komutanı olduğu söylenen Oktay YILDIRIM’ı bir dönem kendisinin de çalıştığı Mehmet DEMİRTAŞ’a ait LPG istasyonuna gelişlerinde tanıdığını, sonrasında Mehmet DEMİRTAŞ’a ait ancak kendisinin işlettiği manava zaman zaman Oktay YILDIRIM ve Mahmut ÖZTÜRK’ün Mehmet DEMİRTAŞ’ı görmeye geldiklerini, bu kişilerin manavda kendisine duyurmamaya çalışarak gizli konuşmalar yaptıklarını,  Oktay YILDIRIM’ın manavda olduğu bir tarihte sonradan adını öğrendiği Muzaffer TEKİN’in siyah renkli bir Mercedes ile manavın önüne gelip durduğunu, dikkatlice manava bakmasından sonra uzaklaştığını, arkasından Oktay YILDIRIM’ın manavdan ayrılıp bir süre sonra Mahmut ÖZTÜRK ile birlikte sarı renkli Opel Corsa ile manava geldiğini,  Danıştay saldırısında isimleri geçen bu kişileri televizyonda görerek Mehmet DEMİRTAŞ’a sorduğunu,  onun da kendisine bu kişilerin devlet için çalıştıklarını, devletin her yerinde adamları olduğunu, bu yolla bilgi aldıkları için Muzaffer TEKİN’in Çavuşbaşı'ndaki evinde arama yapıldığı halde silahların bulunamadığını söylediğini beyan etmiştir. 

Oktay YILDIRIM, Mehmet DEMİRTAŞ ve Ali YİĞİT ilk aşamada tutuklanmışlardır. Ali YİĞİT, tehtid edildip suçu üstlenmesinin istendiği iddiaları nedeni ile yeniden alınan ifadesinde özetle;  Tutuklandığı gün Cezaevinde Oktay YILDIRIM’ın "…Ben burada kaldığım süre içerisinde, sen veya oğlunun, ailenin rahat yaşayabileceğinizi zannediyor musun? Onları öldürmek bana kalmaz, dışarıdakiler zaten o işi halledecekler…” sözleri ile kendisini tehdit ettiğini, “…babasının daha önce silah kaçakçılığı ile uğraştığı, bu bombaları da alıp satmak amacıyla orada bulundurduğu, emniyette verdiği ifadenin polisin vaatleri sonucunda olduğu, polisin bu konuda kendisine baskı yaparak ifadesini aldığı, ifadesinin doğru olmadığı…” içeriğindeki bir yazı vererek aynısını yazıp ezberlemesinin istendiğini, kendisine verilen bu yazıyı Cezaevi Müdürüne ilettiğini söylemiştir. Cezaevi idaresinden temin edilen bu yazıda Ali YİĞİT’ in ifadesinde geçtiği şekilde anlatımlar olduğu, kiriminal inceleme sonucu da yazının Mehmet DEMİRTAŞ’ a ait bulunduğu tespit edilmiştir. 

Ali YİĞİT’ in ifadesi ve Muzaffer TEKİN’in basında yer alan Oktay YILDIRIM’ı savunmaya yönelik beyanları üzerine Muzaffer TEKİN ve Mahmut ÖZTÜRK yakalanmışlardır. 

Oktay YILDIRIM’ın bilgisayar ve flaş belleğinde internetten aldığını söylediği Lobi isimli doküman bulunmuştur. Bu dokümanın giriş bölümünde “…Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren Ergenekon’a bağlı olarak “Sivil Unsurların” örgütlenmesi zorunluluğu kaçınılmaz bir gerçektir. Bu gerçekten hareketle hazırlanan ve “Lobi” adı verilen bu gizli örgütsel çalışmanın amaçları doğrultusunda şimdiye değin faaliyet gösterilmemiş olması, bize göre büyük bir talihsizliktir…” denmektedir.

Muzaffer TEKİN ’in işyerinde “Devletin yeniden yapılanması için öneriler (Master plan ön çalışması)” başlıklı doküman, Genelkurmay Başkanlığı bilgisayarlarında hazırlandığı anlaşılan Milli Güvenlik Kurulu toplantısı öncesi Kuvvet Komutanlarının kendi aralarında yapmış oldukları gizli toplantılara ait yazılar ve Muzaffer ŞENOCAK ile ilgili resim ve yazılar içeren CD, bilgisayarında da internetten aldığını söylediği Lobi isimli doküman bulunmuştur. 

Devletin yeniden yapılanması için öneriler (Mastır plan ön çalışması) başlıklı bu dokümanın yapılanmanın temel felsefesi alt başlığında “…Planlama Yürütme Kurulu (PYK) üye sayısı (?) dir. Üye sayısı arttırılamaz. Üyeler değiştirilemez. Vefat halinde yeni üye oybirliği ile seçilir. Kabul töreninde ritüel uygulanır. İhanet ve ayrılmak ancak hakka teslimiyet ile olur. PYK’nun alt birimleri vardır. Alt Kurul (AK) başkan ve alt birim temsilcilerinden oluşur. Yapılanma sacayağı diyalogu şeklinde olur. Yani kendi alt birimleri 3 kişiden oluşan 21 temsilciden oluşur. Alt birimler uygun sayıda danışman ile çalışırlar. Her alt birimin kendi konularında fikir üreten 3 kişilik grupları vardır. Öneri halinde gelen fikirler temsilcileri aracılığı ile PYK’na sunulur. (?)+21 isimleri kesinlikle gizlidir ve deklare edilmez. Kod isim kullanırlar. Toplu seyahat etmezler. Toplantıları gizlidir…” ve sızma stratejileri geliştirmek alt başlığında “Yargı, Emniyet, Eğitim, Sağlık, İstihbarat, Ordu, Sivil yeraltı Örgütleri (Mafya), Sivil toplum örgütleri, Meslek odaları, Kooperatifler ve Birlikler, Medya, Camiler ve tarikatlara sızmak ve denetim mekanizmaları oluşturmak…” yazmaktadır. 

Muzaffer TEKİN’in Devletin yeniden yapılanması için öneriler (Mastır plan ön çalışması) dokümanının, geçmiş dönemde Mehmet Fikri KARADAĞ ve Hüseyin GÖRÜM ile birlikte Ankara’daki Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi içindeki (Soruşturma aşamasında ölen) Kuddusi OKKIR tarafından bu hareketin İstanbul grubunu oluşturmak için hazırlanarak incelemesi için kendisine getirildiği,  Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ün de kendisinin tavsiyesine uyarak bu hareketten ayrıldığı ancak kendisi ile irtibatını koparmadığı şeklindeki beyanlarına göre Kuddusi OKKIR ve Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK yakalanmıştır.

Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ten bir dönem çalıştığı Ulusal Kanal Haber Merkezinden aldığını söylediği Octobus (State Organized Crime) Mafia (La Cosa Nostra), Osmanlıdan günümüze masonik bilderberg çetesi siyonizm ve protokol finans odakları ve teknokratlar uluslara nasıl egemen oldu? başlıklı dokümanlar ve Lobi ve Devletin yeniden yapılanması için öneriler (Mastır plan ön çalışması-CD içerisinde)  başlıklı dokümanlar ile gizli askeri belgeler ele geçmiştir.  

Octobus (State organized crime) Mafia (La Cosa Nostra)  başlıklı dokümanın bazı bölümlerinde “…bu çalışma ulusal ve uluslar arası entrika labirentlerinde çıkarları doğrultusunda diledikleri gibi at koşturan narko/ekonomik/politik prensiplere sırtını yaslamış kamuoyunda mafia tanımlaması ile anılan state-organized-crime (devletçe örgütlenmiş) güç odaklarının reorganizasyonu için hazırlanmıştır… , …Türk mafiasının çökertilmesi yok edilmesi yerine mafianın reorganize edilmesinin getireceği yararlar küçümsenebilecek veya vazgeçilebilecek ölçekte değildir… , …önce yapılması gereken bir zamanlar Pentagon’un yaptığı gibi Türk Genel Kurmayının denetiminde yepyeni bir mafia örgütlenmesinin gerçekleştirilmesidir, Türkiye’de mafianın yeniden yapılandırılabilmesi mutlaka askeri bir gelişim olarak ele alınmalıdır… , …Türkiye’de istihbarat birimlerince kurulan tüm örgütler başarısız kalmıştır… , …Türkiye’de yapılması gerekli ve zorunlu olan doğrudan Genel Kurmay’a bağlı sivil bir kurul tarafından oluşturulacak mafia yapılandırılmasıdır…” yazılarının bulunduğu görülmüştür.

Kuddusi OKKIR’ın bilgisayarında Devletin yeniden yapılanması için öneriler (Mastır plan ön çalışması) dokümanının yanı sıra Danıştay saldırısı ve Atabeyler davası olarak bilinen olaylar ile kişilerin özel yaşamına ilişkin istihbari mahiyette bilgi ve belgeler bulunmuş, bunların bir örgüt faaliyeti içerisinde Ayşe Asuman ÖZDEMİR tarafından derlenip Gazi GÜDER’e, onun tarafından da Kuddusi OKKIR’a iletildiği belirlenmiş, Gazi GÜDER, Ayşe Asuman ÖZDEMİR ve bağlantılı olduğu anlaşılan Halil Behiç GÜRCİHAN yakalanmıştır.

Halil Behiç GÜRCİHAN’ın bilgisayarında, kapsamlı bir istihbarat çalışması ile oluşturulabilecek şekilde 366 milletvekilinin bazılarının “…sadakati tam, yakından izlenen milletvekillerinden, siyasi dalgalanmalardan etkilenebilir, profili AKP’nin en önemli negatiflerinden, Kürtçülüğü ile gündemde, Recep Tayip Erdoğan’ı ilk terk edecek milletvekillerinden, bir anda parti değiştirebilir, ABD, İngiltere ve İsrail’in etki alanında, AKP ve Recep Tayip Erdoğan’a sadık ancak provokasyonlara açık, dikkatle izlenmeli, AKP’ye yönelik operasyonlarda kullanılabilir, özellikle enformatik provokasyonlara açık, AKP içindeki hareketlenmelerde rol alabilir, siyasi sadakati konjonktüre tabidir, siyasi operasyonlara katılabilir, gemiyi terk edecek gerekçeler üretebilir, etnikçilik yapabilir, dezenformasyona açık, sadakati asgari ölçülerde, İsrail’in etkisinde ancak direkt teması yok, İngiliz ve ABD takibi altında, RTE’ ye küs Abdullah Gül ekibinde, takip dışı…”  ve benzeri yazılarla sınıflandırıldığı bir liste bulunmuştur.  Halil Behiç GÜRCİHAN bu listenin içinde bulunduğu bilgisayarı bir dönem başkan yardımcılığını yaptığı SESAR isimli şirketten olan alacağına karşılık aldığını söylemiştir. 

Yine Muzaffer TEKİN’in, içerisinde gizli askeri bilgiler bulunan CD nin eski bir polis aracılığı ile Mete YALAZANGİL tarafından kendisine getirdiğine ilişkin beyanına ve CD içeriğindeki bilgilere göre Aydın YÜKSEK ve Muzaffer ŞENOCAK yakalanmışlardır.

Aydın YÜKSEK ve Muzaffer ŞENOCAK’tan, Muzaffer TEKİN’den de elde edilen Genelkurmay Başkanlığı bilgisayarlarında hazırlandığı anlaşılan Milli Güvenlik Kurulu toplantısı öncesi Kuvvet Komutanlarının kendi aralarında yapmış oldukları gizli toplantılara ait yazıları içerir CD ele geçirilmiştir.  Muzaffer ŞENOCAK’tan ayrıca frekans bozucu jammer cihazı ile kimyasal maddeler,  dinamit lokumu parçası, 1,5 voltluk AA ebadında kalem pil, 13 cm fitil,  ele geçirilmiş, aldırılan ekspertiz raporunda özetle “…bulunan maddelerin belli bir düzenek içerisinde bir araya getirilerek el yapısı bir bomba yapılabileceği …”  belirtilmiştir.  

 Muzaffer ŞENOCAK’ın, gizli askeri bilgileri bir dönem Ankara’daki bir özel güvenlik şirketinde birlikte oldukları Şamil ismi ile bildiği Emekli Binbaşı Fikret EMEK’in bilgisayarından kopyaladığını, bu bilgilerin Aydın YÜKSEK’e kendisinden geçtiğini söylemesi üzerine Fikret EMEK yakalanmıştır.

Fikret EMEK’in annesine ait Eskişehir’deki evde; Kalashnikov marka otomatik silah, Kanas marka silah ve dürbünü, 7,65 mm. çapında Lama marka tabanca ve susturucu, el yapımı kesik eski tüfek, çeşitli çap ve markalarda bol miktarda fişek, 12 adet savunma ve taarruz tipi el bombası, 11 kg. C-3 (27,5 libre) plastik patlayıcı, 210 gr. 12 adet TNT kağıdına sarılı vaziyette malzeme, 6 adet yabancı menşeli 1’er librelik TNT , 3 adet 1’er librelik TNT,  1360 gr. tahrip kalıbı, 17 cm. imha kiti, 13 cm imha kiti, kendisine ait Ankara’daki evde de yapılan aramada da muhtelif gizli askeri belgeler ele geçirilmiştir.

Oktay YILDIRIM’da ele geçirilen dokümanlarda ve Kuddusi OKKIR’ın beyanlarında KMT olarak ifade edilen kuruluşun Ergenekon örgütünün legal kurumu olarak nitelenen Kuvva-i Milliye Teşkilatı (Derneği) olduğunun anlaşılması üzerine İstanbul İl Başkanlığını Oktay YILDIRIM’ın yaptığı merkezi Ankara’da bulunan Kuvva-i Milliye Derneğinin genel başkanı Bekir ÖZTÜRK yakalanmıştır.

Kuvva-i Milliye Derneğinin Ankara’daki genel merkezinde yapılan aramada Bekir ÖZTÜRK’e ait bilgisayarda Fuat ERMİŞ/SESAR imzalı Recep Tayyip ERDOĞAN veya AKP’den her hangi birinin Cumhurbaşkanı olması durumunda 1. Şok suikast Fener Patriği Bartholomeos’ un öldürülmesi, 2. Şok suikast Ermeni Patriği Mutayfan’ ın öldürülmesi, 3. Şok suikast İshak ALATON’un öldürülmesi konularını içerir yazı bulunmuştur.

Bu yazıyı SESAR isimli şirket ve internet sitesi sahibi İsmail YILDIZ’ın yazıp kendi sitesinde yayınladığı, Kuvva-i Milliye Derneği üyesi olan Fuat ERMİŞ’in de bu yazıyı kendi imzası ve Bekir ÖZTÜRK’ün onayı ile kuvvaimilliye.net.com isimli internet sitesinde yayınlandığı anlaşılmış, bu tespitler üzerine Tuğrul DERME, İsmail YILDIZ ve Fuat ERMİŞ yakalanmışlardır.

İsmail YILDIZ’dan yukarıda da anlatılan milletvekilleri hakkındaki istihbari içerikli yazı, Ergenekon’un istihbarat yapılanması içerikli belge, şema ile illegal olduğu anlaşılan istihbari raporlar ele geçirilmiş, bilgisayarında da birçok çok gizli belge bulunduğu tespit edilmiştir. 

Tuğrul DERME’ nin bilgisayarında GYP, GTA Hareketi olarak isimlendirilen illegal gençlik oluşumlarının kurulmasına ve faaliyetlerinin düzenlenmesine ilişkin yazılar bulunmuştur. 

İsmail YILDIZ’ın ifadesi ve aramalarda elde edilen diğer delillere göre Kemal ŞAHİN, M. Murat Yücel Ferudun Refik NUHOĞLU yakalanmışlardır. 

Halil Behiç GÜRCİHAN’ın bilgisayarında Ergün POYRAZ’ a ait olup, yayınlanmadan önce Halil Behiç GÜRCİHAN’ a verildiği anlaşılan word formatında yazılar bulunduğunun tespit edilmesi ve diğer şüphelilerden ele geçirilen delillerin incelenmesi sonucu Ergün POYRAZ’ın da bu oluşumun içinde olduğu, yakın ilişki kurduğu asker kişilerden elde ettiği gizli bilgi ve belgeleri diğer şüphelilere aktararak örgütün hareket ve stratejisinin oluşumuna katkı sağladığı anlaşılmıştır. 

Ergün POYRAZ’dan içerisinde Kara Kuvvetleri Komutanlığının istihbarat çalışmalarına, askeri gizli iç yazışmalara, Batı Çalışma Grubu (BÇG) tarafından hazırlanan raporlara, birçok kamu kurumunun çalışmalarına ilişkin gizli belgeler ile birçok kamu görevlisi, milletvekili, bakan ve başbakanlara ait fişleme bilgileri içeren istihbari mahiyette yazı ve notların bulunduğu CD ler ele geçirilmiştir. CD ler içerisindeki gizli askeri bilgileri içeren birçok word belgesinin ise Genel Kurmay Başkanlığı ve Kara Kuvvetleri Komutanlığına ait bilgisayarlarda hazırlandıkları tespit edilmiştir. 

Muzaffer TEKİN ve Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ün beyanları ve elde edilen diğer delillere göre, bu kişiler ile bağlantılı faaliyette bulundukları anlaşılan İsmail EKSİK, Rafet ARSLAN, Zeki Yurdakul ÇAĞMAN, Mete YALAZANGİL, Saipir DEBZLELVİDZE ve Tuncay HACIBEKTAŞOĞLU yakalanmışlardır. 

Bu aşamada geçmişte konu ile ilgili bir çalışma yapılıp yapılmadığı İstanbul Emniyet Müdürlüğüne sorulmuş, alınan cevapta 2001 yılında başka bir suç nedeni ile Organize Suçlarla Mücadele Şubesi Müdürlüğünce gözaltına alınan Tuncay GÜNEY’den Ergenekon, Lobi ve aşağıda anlatılacak olan birçok doküman ele geçirildiği bildirilmiştir.

Dokümanlarda devletin Ergenekon örgütünce yönetilmesinin temini için yapılanma ve yayılma planları yapıldığı, dokümanların örgüt tarafından kabul edilmesinden sonra uygulamaya konduğu anlaşılmıştır. Alınan mahkeme kararları ile soruşturma derinleştirilmiş, toplanan delillerden örgütün yeniden yapılanmasını gerçekleştirip faaliyetlerini sürdürdüğü anlaşılmış, örgüt bağlantısı olduğu yönünde kuvvetli şüphe doğuran delillerin elde edilmesinden sonra Veli KÜÇÜK ve arkadaşlarının örgütsel bağlantılarının deşifresi yönünde çalışmalara başlanmıştır. Devam eden soruşturmada örgütsel yapının geniş bir alana yayıldığı, örgütün aldığı kararlar çerçevesinde örgüt tabanını genişletmek, örgüt amacına hizmet edecek legal ve illegal eylemlerde istihdam etmek ve istihbarat sağlamak amacı ile birçok dernek ve platform kurulduğu anlaşılmış, Kuvayı Milliye l919 Derneğinin de bu amaçla kurularak faaliyetlerini sürdürdüğü tespit edilmiştir. 

Toplanan tüm delillere göre Veli KÜÇÜK, Sami HOŞTAN, Ali YASAK, Güler KÖMÜRCÜ, Sevgi ERENEROL, Kemal KERİNÇSİZ, Ümit OĞUZTAN, Mehmet Fikri KARADAĞ, Abdullah ARAPOĞULLARI, Erdal İRTEM, Hüseyin Gazi OĞUZ, Kahraman ŞAHİN, Erkut ERSOY, Recep Gökhan SİPAHİOĞLU, Oğuz Alparslan ABDÜLKADİR, Raif GÖRÜM, Hüseyin GÖRÜM, Yaşar ARSLANKÖYLÜ, Tanju OKAN, Muhammet YÜCE, Coşkun ÇALIK, İhsan GÖKTAŞ, Atilla AKSU ve Asim DEMİR ile daha sonra Ali KUTLU ve Murat ÇAĞLAR yakalanmış, cezaevinde bulunan Selim AKKURT’un da talimat yolu ile ifadesi aldırılmıştır. 

Veli KÜÇÜK’ ten Ergenekon dokümanının orijinal sureti, örgütün yapılanmasına ilişkin Tuncay GÜNEY’den elde edilen dokümanların orijinal metinleri ile Tuncay GÜNEY’ den elde edilenler arasında bulunmayan örgüte ait birçok doküman ele geçirilmiştir. 

Sevgi ERENEROL’un basın sözcüsü olduğu ve gizli örgüt toplantıların yapıldığı anlaşılan Türk Ortodoks Kilisesinde yapılan aramada içerisinde “Derin Ergenekon” başlıklı doküman ve üniversite öğretim görevlilerinin fişlendiği “Selçuk” isimli word belgesi bulunan CD’ ler ele geçirilmiştir. 

Derin Ergenekon başlıklı dokümanda “…Ergenekon’un gizli yapılanmasından, gizlilik gereği bazı şeylerin açıklanmaması gerekliliğinden, Özel Kuvvetler Komutanlığının Eergenekon’un göz bebeği olduğundan, Cumhuriyetimizin kurucusu Mustafa Kemal ATATÜRK’ün dahi bu örgütün tarikatvari yapısı içerisinde olduğundan, ancak bunun henüz açıklanması zamanı gelmediğinden…”  bahsedildiği görülmüştür.   

Ümit OĞUZTAN’ dan elde edilen disketler içerisinde Veli KÜÇÜK’ten ele geçirilen dokümanlardan bazıları ve daha önce diğer şüphelilerden elde edilemeyen birçok farklı örgütsel içerikli doküman ve yazışma word belgesi olarak bulunmuştur.

Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ ün kendisinden ele geçen bir kısım örgüt dokümanını İşçi Partisi’ne danışmanlık yaptığı dönemde Ulusal Kanal’dan aldığını beyan etmesi, Veli KÜÇÜK’ten ele geçen “Fabrikatör” isimli dokümanda Doğu PERİNÇEK ve grubunun ayrıntılı analizinin yapılmış olması, Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’dan elde edilen “Ulusal Medya 2001” isimli dokümanda Cumhuriyet Gazetesinin örgüt tarafından reorganizasyonu çalışmalarından, bu konudaki görüşmelerden bahsedilmesi ve Tuncay GÜNEY’in 2001 yılında kendisi ile yapılan mülakatta bu bağlantıları açıklar mahiyetteki beyanları üzerine Doğu PERİNÇEK ve grubu ile İlhan SELÇUK’un da örgütle bağlantılarının araştırılması amacı ile adı geçen kişiler alınan Mahkeme kararları uyarınca teknik takibe alınmıştır.

Çanakkale Cumhuriyet başsavcılığının proje aşamasındaki bir soruşturmasında yapılan teknik takiplerde kendisini Türk İntikam Tugayı (TİT) Ergenekon örgütü üyesi olarak tanıtan Vatan BÖLÜKBAŞOĞLU’nun, Veli KÜÇÜK’ün tutuklanması üzerine Veli KÜÇÜK’ten aldığı talimat gereği Ergenekon operasyonuna misilleme olarak Başbakan veya Emniyet İstihbarat Daire Başkanının öldürülmesi için silah ve tetikçi temin etmeye çalıştığı yönünde görüşmeler yaptığı bilgisinin alınması üzerine, Çanakkale Cumhuriyet başsavcılığının soruşturması bu soruşturma ile birleştirilmiş, olası bir suikastın önlenmesi için Vatan BÖLÜKBAŞOĞLU yakalanmış, bilgisayarında söz konusu suikast planlarından bahsedilen elektronik postalar bulunduğu tespit edilmiştir. 

Devam eden teknik takip çalışmalarında örgüt bağlantıları tespit edilen Emin GÜRSES, Habip Ümit SAYIN, Orhan TUNÇ, Vedat YENERER, Muammer KARABULUT, Hayrettin ERTEKİN ve Abdulmuttalip TONÇER yakalanmışlardır.

Yapılan teknik takip ve soruşturma kapsamında elde edilen diğer bilgi ve belgelerden örgütün üst düzeyinde oldukları anlaşılan İlhan SELÇUK, Doğu PERİNÇEK ve Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU ile bu kişiler ile bağlantılı oldukları anlaşılan Mehmet Adnan AKFIRAT, Ferid İLSEVER, İbrahim BENLİ, Serhan BOLLUK ve Yusuf BERİŞİK yakalanmışlardır.  Ayrıca teknik takipte olmamakla birlikte İşçi Partisi binasında yatıp kalktıkları yerde ruhsatsız tabanca bulunduran Mahir Çayan GÜNGÖR, Aydın GERGİN ve Yusuf TUNCER’de silahları ile yakalanmışlardır. 

Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU’nda bulunan Kuvayi Milliyeci Aydınlar Hareketi başlıklı dokümanın bazı bölümlerinde özetle “…mütakere hükümeti olarak belirtilen mevcut hükümetin eğitim sistemini çökertmek ve yerine medrese yapısını getirmek için kadrolaşma yaptığı, Türkiye Cumhuriyetinin tüm yapılarının kaybedilmek üzere olduğu, Türkiye Cumhuriyetinin ana niteliklerini tekrar kazanması için Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Genelkurmayı ile koordine içinde örgütlenilmesi, ülkenin iç ve dış düşmanlara karşı korunması, yitirilmekte olan bağımsızlığın tekrar kazanılması gerektiği, mütareke hükümetinin bir ordusunun bulunmadığı, Amerikan ordusu ile işbirliği içinde olduğu, bu nedenlerden dolayı filizlenerek çoğalacağına inanılan bir Kuvayi Milliye hareketinin başlatılmak istendiği, biraz daha geç kalınması halinde ülkenin daha da kötü bir hal olacağı, Kuvayi Milliye hareketinin temel hedefinin ulusalcı tüm güçleri kısa sürede bir çatı altında toplamak olduğu, bu amaçla en küçük birimler olan ve periyodik toplantılar yapan 8–10 kişilik çalışma grupları ile işe başlamak gerektiği, bu çalışma gruplarının hedeflerinin ve aktivitelerinin ulusalcı pek çok konuda fikirsel platformda çalışma yapmak ve zincirin halkalarını arttırmak olduğu, bu konuda ADD gibi sivil toplum kuruluşlarıyla direkt ve güçlü koordinasyonun şart olduğu…”   yazılıdır.

İşçi Partisi, Ulusal Kanal ve Aydınlık Dergisinin Ankara ve İstanbul binalarında yapılan aramalarda basılı şekilde ve dijital veriler içerisinde örgüt dokümanları ile birçok gizli belgeler ele geçirilmiştir. Bunlardan birkaçı aşağıda özetlenmiştir.

 “Yargı - Nusret SENEM” isimli klasör içinde Yargıtay binasının ayrıntılı krokisi ve krokinin açılımının tarif edilip Yargıtay binasının ana giriş çıkış, güvenlik ve aydınlatma zafiyetleriyle güvenlik kameralarının bulunduğu noktalar ve güvenlik zafiyetlerinin ayrıntılı olarak anlatıldığı, Yüksek yargıda görev yapan birçok hâkim ve Cumhuriyet savcısının siyasî, felsefî veya dinî görüşlerine, ırkî kökenlerine, hukuka aykırı olarak ahlâkî eğilimlerine, cinsel yaşamlarına, sağlık durumlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgilerinin kişisel veri olarak kayıt edildiği metin belgelerinin bulunduğu CD, 

“İzmir’den Hayati ÖZCAN’ dan gelen” isimli klasör içinde Ege Ordu Komutanlığı’nca hazırlanan muhasebe kayıt ve harcamaları ile bunların dışında birçok askeri gizli bilgi ve belge bulunan CD, 

 “Hikmet ÇİÇEK’e ulaşanlar” isimli klasör içinde Genelkurmay Başkanlığı iç istihbarat ve Genelkurmay Başkanlığı İç Güvenlik Daire Başkanlığı raporları, Kara Kuvvetleri Komutanı olduğu döneme ilişkin Yaşar BÜYÜKANIT’a ait koruma planı ile birçok gizli belge bulunan CD,  

“A.Gül. Eminağaoğlu hazırladı” başlıklı dosya ile, Ergün POYRAZ’ın Jandarma üst düzey görevlilerinden yaptığı işlere karşılık para aldığına ilişkin tutanaklar, örgüt dokümanları, Ergenekon yapılanmasına ilişkin şema, Fırat Üniversitesinde görevli bazı öğretim üyelerinin siyasî, felsefî veya dinî görüşlerine, ırkî kökenlerine, hukuka aykırı olarak ahlâkî eğilimlerine, cinsel yaşamlarına, sağlık durumlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgilerinin kişisel veri olarak kayıt edildiği metin belgelerinin bulunduğu CD ele geçirilmiştir.

İşçi Partisi Genel Merkez binasında üzerinde “Çok gizli kopya” yazılı İşçi Partisi Karargâh Evlerinin anlatıldığı bir belge bulunmuştur. Belgede özetle İşçi Partisinin Türk Silahlı Kuvvetlerinde gizlice örgütlendiği belirtilerek, örgütlenmenin ne şekilde yapıldığı, bağlantı kurulan asker kişilerin lojmanlarında patlayıcı madde bulunduğu anlatılıp, yapılanmadaki kişilerin isim ve telefon numaralarının yazıldığı görülmüştür. Bu belge Milli İstihbarat Teşkilatına sorulmuş, alınan cevapta belgenin Mit Müsteşarlığı tarafından hazırlandığı, elde edilen belgenin Genelkurmay Başkanlığına sunulan nüshanın sureti olduğu” bildirilmiştir.   
Elde edilen bu CD’ ler ve soruşturma kapsamında elde edilen diğer delillere göre CD’lerde ismi yazan Nusret SENEM, Hikmet ÇİÇEK ve Hayati ÖZCAN’ın örgütle bağlantılı oldukları yönünde şüphe oluştuğundan adı geçen kişiler yakalanmıştır. 

Hayati ÖZCAN’ın İzmir’deki işyeri ve ikametinden elde edilen CD içerinde, İzmir Şirinyer’de bulunan NATO müttefik kuvvetlerine yapılacak olası bir sabotaja ilişkin oldukça ayrıntılı plan, kroki, bilgi ve resimler bulunmuştur. 

Ele geçen “Mafia” başlıklı örgüt dokümanında gösterilen “…bu çalışma ulusal ve uluslar arası entrika labirentlerinde çıkarları doğrultusunda diledikleri gibi at koşturan narko/ekonomik/politik prensiplere sırtını yaslamış kamuoyunda mafia tanımlaması ile anılan state-organized-crime (devletçe örgütlenmiş) güç odaklarının reorganizasyonu için hazırlanmıştır… , …Türk mafiasının çökertilmesi yok edilmesi yerine mafianın reorganize edilmesinin getireceği yararlar küçümsenebilecek veya vazgeçilebilecek ölçekte değildir…”  şeklindeki örgüt amacına uygun olarak Veli KÜÇÜK, Muzaffer TEKİN ve Mehmet Fikri KARADAĞ aracılıkları ile kendileri ile bağlantı kurulduğu anlaşılan, organize suç örgütü liderleri olduklarından bahisle tutuklu olarak yargılanan Sedat PEKER ve Semih Tufan GÜLALTAY’ın ifadeleri alınmıştır. 

Son olarak CMK 48 maddesi uyarınca tanık olarak dinlenilen Cumhuriyet Gazetesi ve Danıştay saldırısı olaylarının hükmen tutuklu sanığı Osman YILDIRIM’ın, Cumhuriyet Gazetesine atılan bombaların Muzaffer TEKİN tarafından verildiği toplantıda olup, Muzaffer TEKİN’in talimatı ile bombaları bir odadan diğerine getirdiği şeklindeki ifade ve fotoğraf teşhisi ile bu kişinin daha önce Muzaffer TEKİN ile aynı ortamda fotoğraflarının bulunduğunun tespiti üzerine Rasim GÖRÜM yakalanmıştır. 

YAZIŞMA VE ALINAN CEVAPLAR

Elde edilen bir kısım örgüt dokümanında Ergenekon’un (Sözde) Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde faaliyet gösterdiğinden, Ergenekon’a bağlı olarak sivil unsurların örgütlenmesi zorunluluğundan bahsedilmesi üzerine yapılan yazışmalara Genelkurmay Başkanlığı ve Milli İstihbarat Teşkilatından alınan cevaplarda söz konusu yapılanmanın kurumları ile ilgisinin bulunmadığı belirtilmiştir. 

Konu ile ilgili geçmişte bir çalışma yapılıp yapılmadığı Milli İstihbarat Teşkilatı, Emniyet Genel Müdürlüğü ve İstanbul Emniyet Müdürlüğünden sorulmuştur. 

Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarlığının yazısında özetle; “…Müsteşarlığımıza 03.07.2002 tarihinde intikal eden isimsiz mektup ve ekindeki CD’lerde yer alan Ergenekon ve Lobi isimli projeler ile iddia niteliğindeki bilgiler çerçevesinde hazırlanan kitapçık; 10.07.2003 tarihinde Sn. Genelkurmay Başkanı’na ve 19.11.2003 tarihinde ise Sn. Başbakan’a intikal ettirilmiştir. Bahse konu çalışmanın özeti niteliğinde hazırlanan başka bir bilgi notu ise 19.01.2006 tarihinde Sn. Başbakan’a ve 26.05.2006 tarihinde Sn. Genelkurmay İstihbarat Başkanı’na sunulduğu…”  belirtilmiş, aynı kurumca 19.11.2003 tarihinde Başbakanlığa arz edilen Ergenekon konulu yazıda da özetle; “… 03.07.2002 tarihinde Müsteşarlığımıza İstanbul’dan posta kanalıyla intikal eden, ancak kaynağı tespit edilemeyen 2 sayfalık isimsiz bir mektup ve CD’lerin incelenmesi sonucunda;  ‘Ergenekon’ isimli bir yapılanma hakkında bazı bilgiler tespit edilmiştir...” ve sonuç kısmında “…Mevcut bilgilerden hareketle, kesin belirleme yapılamamakla birlikte ‘Ergenekon’ adı kullanılarak yürütülen çalışmaların; bu aşamada Devleti/Rejimi hedef alan bir grubun kendi çıkarları çerçevesinde organize olma çabalarını içerdiği izlenimi edinilmiştir. Ancak, iddia niteliğindeki bu bilgilerin, bir birinden müstakil değişik kanallardan gelmesi ve birbirini büyük ölçüde teyit eder olması, olaya dedikodu çizgisinin ötesinde bir anlam kazandırmakta ve yönlendirilmiş organize bir faaliyetin işaretlerini taşımaktadır. Bu nedenle, konuyla ilgili mevcut bilgiler; Asker orijinli yönlendirici bir kadronun kontrolünde, Bazı Sivil Toplum Örgütleri (STÖ), Siyasi Parti ve Medya kuruluşlarının kullanılması suretiyle, Sivil idarenin örtülü biçimde denetime tabi tutulması ve yeni bir yapı altında yeni bir yönetim biçimi yaratılması amacına dayalı olduğu değerlendirilmektedir.”  denilmektedir. 
Emniyet Genel Müdürlüğü yazısında; “… Söz konusu soruşturmaya kadar ‘Ergenekon’ isimli terör örgütüne ilişkin daha önceden intikal etmiş soruşturma ve kovuşturma bilgisi bulunmadığı ve dolayısı ile soruşturma konusu yapılanmanın yeni ortaya çıkarılmış bir yapı olduğu anlaşılmıştır” denilmiştir.

Emniyet Genel Müdürlüğü 
Ergenekon yapılanması hakkındaki değerlendirme yazısında özetle;   

 Ergenekon isimli yapılanmanın görünüşte devletin yeniden yapılandırılarak iktidara ulaşmak şeklinde özetlenebilecek bir amaca sahip olduğu dokümanlarda görülmekle birlikte; yapılanmanın, amacına ulaşabilmek için “naylon terör guruları oluşturularak, terör dünyasına yön verilmesi” , “ ülke çıkarları ve mevcut rejim ilkelerine aykırı ideolojilere sahip siyasilerin engellenebilmesi için süikastin de kullanılabileceği” ne ilişkin bilgi , “kişisel çıkarlar adına siyasete yönelmiş ve hedefe ulaşabilmek adına her şeyi mubah sayabilen siyasilerin engellenebilmesi için; geriye kalan tek yolun suikast” olduğuna ilişkin saptama, “ içte ve dışta ortak ve benzer idealler doğrultusunda faaliyet gösteren, ulusal ve uluslar arası, legal ve illegal örgütler ile işbirliğine yönelmenin kaçınılmaz bir zorunluluk” olduğuna ilişkin bilgi ve “karşı istihbarat örgütlerine geçen, yakalanan veya operasyon amacına aykırı hareket eden herhangi bir ajanı öldürmeyi” kabul eden anlayış göz önüne alındığında; Ergenekon yapılanmasının amaçlarına ulaşabilmek için salt demokratik ve yasal stratejilere yönelmeyeceği, nihai hedefinin iktidar olmak ile birlikte bu hedefine yasal olmayan yöntemlerle ulaşmayı planladığı görülmektedir. Bu kapsamda Ergenekon yapılanmasının temel hedefinin yasal olmayan faaliyetleri ile devlet otoritesini kendi amaçları doğrultusunda baskı altına almak, O’ nu yönlendirmek şeklinde tezahür eden siyasal bir hedef olduğu söylenebilir. 

Ergenekon isimli yapılanmanın; belirlenen amaçlar etrafında insan sayısı olarak üç ten fazla kişinin bir araya geldiği, hiyerarşik, görev dağılımının yapıldığı, gizliliğin esas alındığı, iş bölümünün, faaliyet alanlarının sorumlulukların önceden tespit edildiği, eleman ve finansal kaynak temini, üyelerinin eğitimi gibi hususların açıkça ortaya konulduğu, yapılan iş bölümü çerçevesinde görevli gurupların faaliyet alanlarına ilişkin raporlar sunarak yapının hayata geçirildiği, profesyonel bir örgütlenme olduğu değerlendirilmektedir. Bu doğrultuda örgütlü yapının tam olarak oluşturulduğu ve hayata geçirildiğinden bahsetmek mümkün görülmektedir.

Ergenekon isimli yapılanmanın “Ülke çıkarları ve mevcut rejim ilkelerine aykırı ideolojilere sahip siyasilerin engellenebilmesi için” “suikast” inde kullanılabileceğine ilişkin bilgi, “kişisel çıkarlar adına siyasete yönelmiş ve hedefe ulaşabilmek adına her şeyi mubah sayabilen siyasilerin engellenebilmesi için; geriye kalan tek yolun suikast” olduğuna ilişkin bilgi, “karşı istihbarat örgütlerine geçen, yakalanan veya operasyon amacına aykırı hareket eden herhangi bir ajanı öldürmeyi” kabul eden anlayış,   soruşturması kapsamında ele geçirilen silah, mühimmat ve bomba yapımında kullanılan malzemeler,  soruşturma kapsamında ele geçirilen ve polisiye deneyimlere göre eylem öncesi istihbarat faaliyeti kapsamında olduğu değerlendirilen Yargıtay binasına ilişkin detaylı yerleşim krokisi,  soruşturma kapsamında gözaltına alınan bazı kişilerin ifadelerinde ve bu kişilere ait iletişim tespit bilgilerinde yer alan kamuoyunda bilinen bir takım kişilere yönelik suikast düzenlemesi planlarına ilişkin bilgiler, soruşturma kapsamında İstanbul ili Ümraniye İlçesinde ele geçirilen (27) adet MKE ve yabancı menşeili savunma tipi el bombaları ile yine soruşturma kapsamında gözaltına alınan bir kişinin annesinin evinde yapılan aramada ele geçirilen (12) adet taaruz ve savunma tipi el bombalarının incelenmesinde aynı/yakın kafile ve stok numaralı bombaların kullanıldığı (18) olayın tespit edildiği, bunlardan (7) sinin şiddet içerikli eylemlerde kullanıldığına dair Kriminal Polis Laboratuarları Dairesi Başkanlığının roporu,  soruşturma kapsamında 12.03.2008 tarihinde Ankara da tanık sıfatı ile dinlenen bir kişinin beyanlarında; bu soruşturma kapsamında gözaltına alınan bir takım kişilerle İstanbul da bir villada buluştuklarını, bu şahısların kendilerine (3) adet el bombası verdiklerini, bu bombaları bir gazeteye atmaları karşılığında kendilerine para vermeyi vaat ettiklerini, bombalardan ikisini kendisinin, birini ise arkadaşının aldığını, daha sonra bu bombaların belirtilen gazeteye yönelik saldırı amaçlı atıldığını beyan ettiği görüldüğünden, 

Ergenekon isimli yapılanmanın 3713 sayılı Terörle Mücadele Konunu 1. ve 7. Maddelerinde ifade edilen örgütlü yapıya sahip bir örgütlenme olduğu kanaati oluşmuştur. Ayrıca bu raporun ‘Cebir ve şiddet’ başlığı altında ifade edilen faaliyetler (Silah ve patlayıcı madde bulundurma, eylem hazırlıkları, bomba irtibat bilgileri), dikkate alındığında; soruşturmanın tamamına ve ele geçirilen delillerin tümüne vakıf olan Savcılığınızca Cebir ve şiddete ilişkin verilerin bu unsurun gerçekleşmesi olarak göz önüne alınması ile, 3713 Sayılı kanunun tanımladığı ‘Terör Örgütü’ niteliklerinin tamamlanacağı ve soruşturma konusu yapının ‘Terör Örgütü’ olarak nitelendirilebileceği değerlendirilmektedir.”   denmektedir.

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şubesi Müdürlüğü, 2001 yılında dolandırıcılık ve sahtecilik suçları nedeni ile Asayiş Şubesi Müdürlüğünce yakalanan Tuncay GÜNEY’in organize suç örgütleri hakkında beyanlarda bulunması üzerine Organize Suçlarla Mücadele Şubesi Müdürlüğüne teslim edildiği, Tuncay GÜNEY’ den, Ergenekon (Analiz Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi), Devletin Yeniden Yapılanması Üzerine, Lobi, Oluşum, İşçi Partisinin Türk ve Kürdü Birlikte Örgütleme Tasarımı Analiz, Türk ve Kürdü Birlikte Örgütleme Tasarımı, Birleşik Komün, Kemalist Model Ulusal Gençlik Hareketi Dinamik Ulasal Güç Birliği&Kuvayi Milliye Cephesi Araştırma Gözlem Analiz Teori, Dinamik/Antitez, Ulusal Medya 2001, Securıty A.Ş. Protokol A.Ş başlıklı dokümanlar ile istihbari mahiyette birçok yazı ele geçirilmesi üzerine kendisi ile görüntü ve ses kaydına alınan mülakat yapıldığı bildirilmiştir.  

1992 yılından itibaren Veli KÜÇÜK’ün yanında bulunup onun adına birçok görüşmeye katılarak aldığı bilgi ve belgeleri Veli KÜÇÜK’e ilettiğini iddia eden ve kendisini Veli KÜÇÜK’ün mutemedi, Veli KÜÇÜK’ü ise Ergenekon’un hükümet sözcüsü olarak tanımlayan Tuncay GÜNEY’in kolluk tarafından çözümü yapılan mülakatında, Ergenekon örgütünün yanı sıra Susurluk olayı, Jitem, Eşref BİTLİS’in ölümü, Sabancı cinayeti, Cem ERSEVER’in öldürülmesi, Akın BİRDAL suikastı, Kısmetim 1 gemisinin batışı, Hizbullah, PKK ve DHKP/C terör örgütleri ve uyuşturucu bağlantıları gibi önemli birçok olay hakkında sansasyonel iddialarda bulunduğu anlaşılmıştır. 

 Tuncay GÜNEY’ in bazı beyanları ilgili bölümlerde özetlenmiştir.

 Tuncay GÜNEY’den elde edilen dokümanlar ve mülakatında anlattıkları üzerine İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şubesi Müdürlüğünce “…Gerek elde edilen belge ve dokümanlar, gerekse Tuncay GÜNEY’in samimi beyanlarının kapsadığı iddiaların ciddiyetinden yola çıkılarak Veli KÜÇÜK liderliğindeki yapılanmanın araştırılarak ortaya çıkarılabilmesi, oluşumun üyeleri ile eylem ve faaliyetlerinin tespit edilebilmesi amacıyla, 4422 sayılı kanun ve yönetmeliği gereğince, proje çalışma grubunun oluşturularak çalışmalara başlanması için gerekli iznin verilmesi…” yazısı ile İstanbul Devlet Güvenlik Mahkemesi Cumhuriyet başsavcılığından proje çalışması izni istenildiği, İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 16.03.2001 tarihli yazısı ile ön çalışma izni verildiği,  verilen izin üzerine proje çalışmasına başlandığı, ancak yapılan çalışmalarda ilerleme sağlanamadığının bildirilmesi üzerine proje çalışmasının sonlandırıldığı anlaşılmıştır.

ÖRGÜT DOKÜMANLARI;

Soruşturmada elde edilen dokümanlar, kimden veya nereden ele geçirildiği bilgisi ile aşağıda sıralanmıştır.

—Ergenekon, Analiz Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi / İstanbul–29 Ekim 1999 ( Veli KÜÇÜK, Doğu PERİNÇEK, İşçi Partisi İstanbul İl Örgütü Binasında, Tuncay GÜNEY ) 

—Reaksiyon, Etnik/Fundamentalist/Bölücü/Yıkıcı Unsurlar Analiz ve Tasfiye Projesi/ İstanbul-Kasım 1999  ( Veli KÜCÜK, Ümit OĞUZTAN ) 

—Kanal 6, Analiz Yönetim ve Geliştirme Projesi “Türkiye’de televizyon yaşlılar için çok yeni gençler için çok eskidir” / İstanbul-Kasım 1999 ( Veli KÜÇÜK )
—NBC Silahları Üretim Analizi / İstanbul–13 Kasım 1999 (Ümit OĞUZTAN)

—Devletin Yeniden Yapılanması Üzerine / 25 Kasım 1999 (Tuncay GÜNEY, Doğu PERİNÇEK) 

—Devletin Yeniden Yapılanması İçin Öneriler (Mastır plan ön çalışması) / ( Kuddusi OKKIR,

Muzaffer TEKİN, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK)

—Lobi / Aralık 1999  (Oktay YILDIRIM, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Muzaffer TEKİN, Sevgi ERENEROL, Tuncay GÜNEY) 

—Oluşum / Aralık 1999 (Veli KÜÇÜK, Doğu PERİNÇEK, Tuncay GÜNEY)

—Biyografi / 18 Ocak 2000 (Veli KÜÇÜK, Doğu PERİNÇEK, Mehmet Adnan AKFIRAT)

—Gözlem &Analiz / Şubat 2000 (Ümit OĞUZTAN)

—Fabrikatör, Gözlem Analiz / İstanbul, Şubat 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN)

—Harp ve NBC Silahları / İstanbul, 26 Mart 2000 (Ümit OĞUZTAN) 

—Fundamentalist Terör / İstanbul, 27 Mart 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN) 

—Panzehir, Etnik/Bölücü Operasyonların Tasfiyesi, Kürt Hareketi ve Türk-Kürt Kardeşliği / İstanbul, 27 Mart 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN)

—Osmanlıdan Günümüze Masonik Bilderberg Çetesi, Siyonizm ve protokol finans odakları ve teknokratlar uluslara nasıl egemen oldu / İstanbul, 30 Mart 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Doğu PERİNÇEK) 

—Türk ve Kürdü Birlikte Örgütleme Tasarımı / 30 Mart 2000 (Doğu PERİNÇEK, Ümit OĞUZTAN, Tuncay GÜNEY) 
—Örtülü faaliyetler Bir / İstanbul, 6 Nisan 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN, Doğu PERİNÇEK) 

—İşçi Partisinin Türk ve Kürdü Birlikte Örgütleme Tasarımı, Analiz / İstanbul, 7 Nisan 2000 (Ümit OĞUZTAN, Doğu PERİNÇEK, Tuncay GÜNEY)  

 —Sanat-Sanatçı-Entelektüel ve İletişim Dünyasında İstihbarat Faaliyetleri, Arenadaki Sanat, Gladyo Sanatçılar, Türk Toplum Yapısında Değişim / İstanbul, 10 Nisan 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN)

—USİAD, Ulusal Sanayici ve İşadamları Derneği / İstanbul, 12 Nisan 2000 (Ümit OĞUZTAN, İşçi Partisi İstanbul İl Örgütü binasında) 

—Rav Sabetay Zwi, Sabetaycılık ve Türkiye Sabetayları (Dönmelik), Reosta, Operasyon Projesi / İstanbul, Mayıs 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN) 

—Redaktör Casuslar, Hayalet Yazarlar / İstanbul, 29 Mayıs 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN) 

—13.Kabile, Alevi Kimliği, Ali’nin Musevileri=Ale (Musevi) viler / İstanbul, 29 Mayıs 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN) 

—Protokol A.Ş., Uluslar arası Halkla İlişkiler Şirketi Projesi / İstanbul, 26 Haziran 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN) 

—Security A.Ş., Uluslar arası Güvenlik Şirketi Projesi / İstanbul, 26 Haziran 2000 (Ümit OĞUZTAN) 

—Birleşik Komün / 27 Haziran 2000 (Doğu PERİNÇEK, Tuncay GÜNEY) 

—Televizyon Analiz Yönetim ve Geliştirme Projesi (Türkiye’de televizyon yaşlılar için çok yeni gençler için çok eskidir) / Temmuz 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN) 

—Özel Güvenlik Şirketi / İstanbul, 11 Temmuz 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN) 

—Dergi Analiz & Proje / İstanbul, 22 Temmuz 2000 (Ümit OĞUZTAN, Mehmet Adnan AKFIRAT) 

—Octobus (State Organized Crime) Mafia (La Cosa Nostra) / İstanbul, Eylül 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK) 

—Kemalist Hareket / İstanbul, Eylül 2000 (Ümit OĞUZTAN) 

—Kemalist Model, Ulusal Gençlik Hareketi, Dinamik, Ulusal Güç Birliği & Kuvayı Milliye Cephesi, Araştırma Gözlem Analiz Teori / İstanbul, 29 Ekim 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN, Doğu PERİNÇEK, Tuncay GÜNEY, Bilim ve Ütopya Dergisi binasında) 

—Doğu-Batı Bloku ve Soğuk Savaş Cephesi, NATO Yeni Stratejik Konsept, 21. Yüzyıl Stratejileri, Araştırma Gözlem Analiz / İstanbul, Kasım 2000 (Ümit OĞUZTAN) 

—AB Katılım Ortaklığı Belgesi / 26 Kasım 2000 (Veli KÜÇÜK) 

—Dinamik Anti/Tez / İstanbul, 9 Aralık 2000 (Ümit OĞUZTAN, Tuncay GÜNEY) 

—21.Yüzyılda Emperyalizm, Ulusal Program, NATO-AB-Ulusal İlkeler, Global 2000, Araştırma Gözlem Analiz / İstanbul, Aralık 2000 (Ümit OĞUZTAN) 

—21. Yüzyılda Casusluk, İletişim ve Bilgi Çağında Global İstihbarat  İstasyonları ve Değişen Casusluk Mesleği, Action+Obligation=Integration!, Araştırma Gözlem Analiz Raporu / İstanbul, Aralık-2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN, Hikmet ÇİÇEK) 

—Şirket ve Gizli Gerçekler, Gözlem Analiz / İstanbul, Aralık 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN) 

—MİT, Medya ve Ajan Gazeteciler / İstanbul, Aralık 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN, Hikmet ÇİÇEK) 

—Şirket, Köstebekler, Gözlem Analiz / İstanbul, Aralık 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK)

—Ulusal Medya 2001 / İstanbul, Aralık 2000 (Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN, Doğu PERİNÇEK, Mehmet Adnan AKFIRAT, Tuncay GÜNEY) 

—Yezidilik Adavilik, Araştırma / İstanbul, Ocak 2001 (Ümit OĞUZTAN) 

—Ermeni Sorunu, 21.Yüzyılda Avrasya Entrikası, Klise Devleti, Tarihsel Belgeler Işığında Ermeni Soykırım İddiaları, Emperyalist Devletlerin Örtülü Savaşı, Araştırma Gözlem Analiz / İstanbul, Ekim 2000-Şubat 2001(Veli KÜÇÜK, Doğu PERİNÇEK, Ümit OĞUZTAN) 

—Hizbullah / İstanbul, Şubat 2001 (Ümit OĞUZTAN) 

—Yeni Milis (Çözülme sürecinde akıllı direniş için; kanının son damlasından önce beynin son hücresine kadar mücadele gereği) Behiç GÜRCİHAN / Haziran 2004 (Halil Behiç GÜRCİAN, İsmail YILDIZ, Ayşe Asuman ÖZDEMİR) 

—Genel Yapı / (Veli KÜÇÜK) 
—Ermeni Kürt İlişkileri ve Türkiye’ye Karşı Stratejiler / (Veli KÜÇÜK )

—Türkiye’yi Türksüzleştirme Operasyonu / Haziran 2004 (Halil Behiç GÜRCİHAN, Erkut ERSOY) 

—2023 Platformu / (Halil Behiç GÜRCİHAN, Bekir ÖZTÜRK) 

—GTA Hareketi, GYP Kanunu (Tuğrul DERME) 

BİR KISIM ÖNEMLİ ÖRGÜT DOKÜMANININ ÖZETİ 

Ergenekon Analiz, Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi – İstanbul 29 Ekim 1999

25 sayfadan oluşan bu doküman Tuncay GÜNEY, Veli KÜÇÜK ve Doğu PERİNÇEK’ ten ele geçirilmiştir.  Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

“Amaç ” başlığı altında;  “…Türkiye Cumhuriyetini yıkmak isteyen güç odaklarının yerli iş birlikçi uzantıları olduğu, devletin her kademesine sızdıkları ve hatta TBMM’ ne girerek iktidar dönemleri bile yaşadıkları, bu nedenlerle Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren Ergenekon’ un daha fazla önem arz ettiği…”   

“Kapsam” başlığı altında; “…Ergenekon içinde yer alan TSK mensupları ile Kemalizm’e ve ülkesine bağlı her meslekten sivillerin organizasyonu ile ortaya çıkacak olan yeni yapılanmaya ihtiyaç duyulduğu…”  

“İstihbarat ve Örgütlenme”  başlığı altında ; “…İstihbaratın öneminden bahsedildiği…”  

 “Yöntem” başlığı altında; “ …21. yüzyılda Ergenekon’un resmi istihbarat kuruluşlarının yanı sıra legal ve illegal örgütlenmelere karşı mücadele etme zorunluluğu ile karşı karşıya kalacağı, faaliyetlerini yeni ve gelişmiş yöntemlerle ve faaliyet alanlarını da geliştirerek sürdürme zorunda olduğu…”  

 “21. Yüzyıla girerken dünyada istihbarat ve örgütsel yapılanma ile faaliyet alanlarının önemi ” ve  “Genel” ve “Örnekler” başlıkları altında; “ …Türkiye’nin 21. yüzyılda entelektüel birikimli, yaratıcı güvenilir insan kaynaklarından istihbarat çalışmalarında yararlanması gereğinin kaçınılmaz olduğu… , ... Ergenekon’un Türk Silahlı Kuvvetlerinin değerli personeli dışında entelektüel ve her meslekten seçkinlerinde içinde yer alacağı sivil personelden yararlanılmasının faydalı olacağı…”  

“Terör” başlığı altında; “… 21. yüzyılda en önemli sorunlardan birisinin terör olacağı, Türkiye için terörün yalnızca toprak bütünlüğünün ortadan kaldırılması ve bölgesel istikrarsızlaştırma amacı taşımadığı, bunların yanı sıra Türkiye’nin ticaret ortaklarına yönelik terör ile Türkiye’nin dış ticaretine büyük darbe vurarak önünün kesilmesinin sağlanmaya çalışıldığı, bu nedenle terör gruplarının kontrol altında tutulması gerektiği, gereğinde naylon terör grupları oluşturularak terör dünyasına yön verilmesi ve güçlü istihbarat örgütlerinin kurguladığı oyunun içinde mutlaka yer alınması gerektiği…”  

 “Politikalar” başlığı altında; "…21. yüzyılda dünya politikacılarını ve siyasetçilerini istihbarat örgütlerinin biçimlendireceği… , … Dünyada var olabilmiş tüm sistemlerin ülke çıkarları ve mevcut rejim ilkelerine aykırı ideolojilere ait siyasileri engellediği, bunu ise Suikast, Dez-Enformasyon yöntemleri ile yaptığı… , … Türk insanının okumadığı, kültürel anlamda dünya görüşünün gelişmediği, bu nedenle kolayca kandırılabildiği, dolayısıyla Dez-Enformasyonun olumsuz olduğu, kişisel çıkarlar adına siyasete yönelmiş ve hedefe ulaşabilmek adına her şeyi mubah sayabilen siyasilerin engellenebilmesi için geriye kalan tek yolun suikast olduğu…, … suikast operasyonlarına gerek duyulmaması için siyasi portrelerin çok ciddi biçimde analiz edilmesi gerektiği,  ideallere uygun siyasilerin seçim kampanyalarının organize edilerek parlamento da etkin ve güçlü bir biçimde yer alabilmelerinin sağlanması gerektiği, bu ve benzer faaliyetlerin tüm dünyada istihbarat örgütlerinin varlık ve görev nedenleri arasında yer aldığı…”  

“Yeni yapılanma organizasyonu ve personel analizi” ve “Genel durum ve sorunlar” başlığı altında; “…İstihbarat örgütlerindeki insan unsurundan bahsedilerek insanlık onurunu yitirmemiş, asalete ve yetenek donanımlarına sahip dünya gerçeklerini görebilecek nitelikte Türkiye Cumhuriyetinin temel varlık nedeni Kemalizm’e inanmış Atatürk ilke ve prensiplerine sahip çıkmanın önemini kavrayabilmiş, özveriden kaçınmayan personel kazanımının önemli olduğu, bu nedenle ordu birlikleri içinde yer alan askerler ile üniversitenin birinci ve ikinci sınıflarında öğrenim gören gençlerden yararlanabileceği…, … Ergenekon gibi çok özel bir yapılanma içerisinde yer alması uygun görülecek sivil personelin seçiminin de olabildiğince dikkatli titiz ve özen gösterilerek yapılması gerektiği, aksi takdirde Türkiye Cumhuriyeti resmi istihbaratı MİT’ in bugün içinde bulunduğu sorun ve çelişkilerin benzer versiyonlarının Ergenekon bünyesinde taşınmış olacağı… , … Ergenekon’un benzer bir örneği kendi içinde Jitem gerçeği ile yaşayarak yeterli deneyimi elde ettiği…”  

“Güçlü bir istihbarat örgütünün anahtarı” başlığı altında; “… 21.yüzyılda güçlü bir istihbarat örgütünün anahtarının uluslar arası finansal organizasyonları engellemek olacağı…, … İstihbarat örgütlerinin para politikalarının türlü senaryoları ile ülkelerdeki hükümetleri rahatlıkla devirebileceği ya da çıkar ve amaçları doğrultusunda yönetimler uygulamaya mecbur bırakacakları… , … Ergenekon’unda kaçınılmaz bir biçimde çağın ve koşulların gereği olarak ekonomi alanında çok etkin faaliyetler uygulamaya koyması ve para akışını kontrol altına alma zorunluluğu olduğu…”  

“İstihbarat toplama hedefleri” başlığı altında; İstihbarat toplama yöntemlerinden bahsedilerek “… bu çerçevede örgüt elemanlarından sağlanan bilgiler, yabancı örgütlerden elde edilen bilgiler, yabancı örgütlere sızdırılan ajanlar aracılığı ile elde edilen istihbaratlar olduğu, sonuç olarak Ergenekon’un gözlerinin her şeyi görmesi gerektiği, kulaklarının her şeyi duyması gerektiği…”  

 “Sivil toplum örgütleri” başlığı altında; “…Ergenekon’un kendi kuracağı sivil toplum örgütlerine ihtiyacı olduğu, sivil toplum kuruluşlarının içte ve dışta kamuoyunda kutsal bir insanlık görevi yerine getiren örgütler olarak değerlendirildiği, Ergenekon’ un Türkiye’de faaliyet gösteren tüm sivil toplum örgütlerini kontrol altına alması gerektiği, çünkü bu örgütlenmelerin finans kaynaklarının dış ülkeler olduğu …”  

“Eleman ve Organizasyon” başlığı altında; Ergenekon’un merkez yönetimi ve personel profili hakkında bilgiler verilerek “… Örgüt için ne denli yararlı olursa olsun kamuoyunda imajı zedelenmiş bir elemanın örgüt içinde tutmanın ve korumaya yönelmenin sakıncalı olduğu…” 

“Köprü personel” başlığı altında; “… Seçilecek üç kişinin Ergenekon içinde ve örgüt dışında, örgütü temsilen hareket edebilmelerinin sağlanması, bu kişilerin örgüt dışında legal bir işte istihdam edilmeleri gerektiği…”  

 “Medya ” başlığı altında; “ …Medyanın en yararlı reklâm aracı olduğu, 20. Yüzyılda güçlü istihbarat örgütlerinin medyadan sonuna değin yaralandıkları, 20. yüzyılın son yıllarında ise kendi medya kuruluşlarını devreye sokarak bunları uluslararası platformda güçlendirdikleri…, …Ergenekon’un medya kuruluşlarını kontrol etme yönündeki faaliyetlerini, kendi medya kuruluşlarını oluşturarak mevcut ulusal ve uluslar arası oluşumların doğal işleyişi içinde örtülü bir biçimde etkileme, denetleme ve kontrol altına alma yöntemini uygulamaya koyması gerektiği…” 

 “Uluslar arası ticaret ve bankacılık ” başlığı altında; “…21. yüzyıl dünyasında uluslar arası ticaret arenasının istihbarat örgütlerinin denetim ve yönetimde olacağını bu nedenle Ergenekon’unda doğrudan kendi örgütüne bağlı holdingler ve bankaları süratle kurup ideolojiye uygun ekonomik politik denge sağlaması gerektiği, Ergenekon’un üretim tesislerine, ticari holdinglere ve bankalara ihtiyacının olduğu…”  

“İlaç-Kimya sanayi ve taşımacılık” başlığı altında; İlaç ve kimya sanayinden, Almanya’nın çok kısa sürede gelişmesinde kimya sanayisinin ve özellikle uyuşturucu üretiminde kullanılan asit anhidrit maddesinin tek üreticisi olmasının etkisinden bahsedildiği,  

“İllegal işler” başlığı altında; “…Türkiye’nin silah üreten bir ülke olmadığı, bu nedenle Jeo-stratejik açıdan kaçınılmaz olarak uyuşturucu satışında köprü durumunda olduğu, dolayısıyla uyuşturucu ticaretinin denetim altında olması gerektiği, diğer taraftan da Türkiye’nin bir başka şansının kimyasal silah üretimi olabileceği…”  

“Organizasyon planı” ve “Merkez yönetim” başlıkları altında;  Ergenekon örgütünün yapılanmasından bahsedilerek, bu yapının aşağıda yazılı şekilde oluşturulduğu, 

1-Ergenekon Başkanlığı 

2-İstihbarat Dairesi Komutanlığı 

3-İstihbarat Analiz ve Değerlendirme Dairesi Komutanlığı 

4-Operasyon Dairesi Komutanlığı

5-Finansman Daire Başkanlığı (Sivil) 

6-Örgüt İçi Araştırma Dairesi Komutanlığı 

7-Teori Tasarım ve Planlama Dairesi Başkanlığı (sivil) 
“Kontrol dairesi” başlığı altında; “…Bu dairenin varlığından Ergenekon başkanından başka hiç kimsenin bilgisinin olmaması gerektiği, operasyonlarda yer alması zorunlu olan bu dairede yer alan ajanların ilk görevinin operasyon alanı içinde bulunmak, operasyon esnasında temizleme ve ortadan kaldırma gibi işlemlerde doğabilecek sorunları çözümlemek olacağı, ikinci görevinin ise karşı istihbarat örgütlerinde geçen, yakalanan veya operasyon amacına aykırı hareket eden herhangi bir ajanı öldürmek olduğu…, …Kontrol dairesinde görevlendirilecek ajanların mutlaka Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinden ve özel operasyon ünitelerinden seçilmesi gerektiği, bu ajanların merhametsiz olması ve emirleri doğrudan Ergenekon komutanından alması gerektiği…”  

“Kaynak yaratılması” başlığı altında “… Finansal kaynaklar yaratılabilmesi için orta ve büyük ölçekli AŞ, yapılanmasındaki şirketlerden yararlanılması gerektiği, onların içine sızılması, elde edilecek banka işlemleri, hesap ve şifre kodları ile yine uluslar arası bankalar ile yurt dışındaki çeşitli ülke bankalarına sızdırılmış ajanlar aracılığı ile hesaplardan para aktarımlarının yapılabileceği…”  

“Naylon şirketler” başlığı altında; “…Naylon şirketler kurularak ithalat-ihracat, temsilcilik, dağıtım ve pazarlama alanlarında faaliyet göstermeleri, işlemler tamamlandıktan sonra naylon şirketlerin kurulması için kullanılan elemanların ortadan kaldırılması, elde edilen ekonomik girdilerin örgütün kuracağı legal şirketlerde değerlendirilerek aklanması gerektiği…”   

“Yurt dışından kaynak aktarımı” başlığı altında; “… Çeşitli ülkelerdeki bankalara sızdırılacak bilgisayar hırsızlarından yararlanılarak likit kaynak aktarımı yoluna gidilmesi, bu türden kaynak aktarımları operasyonlarının 48 saat içerisinde tamamlanması gerektiği…” 

“Yurt dışı ticari faaliyetler”  başlığı altında; “…Çeşitli ülkelerde kurulacak ticari şirketler kullanılarak finansal güç kazanımı yoluna gidilmesi gerektiği, bu çerçevede o ülkelerdeki askeri ataşelerden yararlanılabileceği…”  

“Spekülatif kaynaklardan yararlanılması” başlığı altında; “… Özellikle hazine arazilerinden spekülatif kazanç anlamında yararlanılarak kaynak oluşturulması gerektiği…”  

“Genel değerlendirme” başlığı altında “…Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren Ergenekon’un yeni bir yapılanmaya ihtiyacının olduğu, Ergenekon’un kamuoyunda imaj ve düşünce değişiminin sağlanması zorunluluğunun bulunduğu, kamuoyunun kafasının karıştığı içinden çıkamadığı mantıklı ve tatmin edici açıklamalar alamadığı zamanlarda gelişen her olay karşısında Ergenekon sözcüğünü anımsayıp dehşete kapılarak içten içe Ergenekon sözcüğünü yinelediği…”  

Dokümanın sonunda “En içten saygı ve şükranlarımızla, Strateji Grubu” yazdığı,  “Strateji Grubu” yazısının üzerinin ise karalandığı anlaşılmıştır.  

Devletin Yeniden Yapılanması Üzerine–25 Kasım 1999

11 sayfadan oluşan bu doküman Tuncay GÜNEY ve Doğu PERİNÇEK’ ten ele geçirilmiştir.  Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

“ Durum ve amaç” başlığı altında; “…Türkiye’nin son 50 yıl içinde Kemalist Devrim yapısından çıkartıldığı, Cumhuriyetin kurumları ve ilişkilerinin büyük ölçüde yıkıma uğratıldığı, Cumhuriyetin yeniden kazanılması için Atatürk’ün altı ok programıyla yeniden örgütlenmesi gerektiği, Cumhuriyet’in yeniden yapılanması için silahlı gücünün olduğu, bütün meselenin, yeniden yapılanmanın diğer ayaklarını teşkil eden Meclis, Hükümet, Yargı ve Halk örgütlenmesi olduğu…” 

“Cumhuriyet devrimi hükümeti için seferberlik” başlığı altında; “…Yapılan bütün saptamaların, Türkiye’yi yeniden Kemalist Devrim rotasına sokacak bir Cumhuriyet Devrimi hükümetinin kurulmasını zorunlu kıldığı, Türkiye’nin sorunlarının bugünkü iktidarları yönlendirerek çözülemeyecek kadar ağırlaştığı, 28 Şubat’ın bir tür üçüncü meşrutiyet rolü oynadığı, meşrutiyetin arkasından Cumhuriyet’in gelmesinin kaçınılmaz olduğu ve bugün de öyle olduğu, Cumhuriyet Devrimi Hükümetinin kurulmasının kaçınılmaz olduğu, bu hedefe ulaşmak için de ideolojik hegemonya ve halk örgütlenmesinin gerçekleştirilmesi gerektiği…” 

“Öncü örgütlenme” ve “Milli teşkilatın öncü örgütlenmesi” alt başlıkları altında; “…Cumhuriyet iktidarının kurulması sürecinde, ideolojik hegemonyanın gerçekleştirilmesi ile halk örgütlenmesinin inşasının birlikte yürütüleceği, bu iki görevin strateji ve taktiğini belirleyecek ve eş güdüm içinde yürütülmesini sağlayacak bir öncü örgütlenme gerektiği, bu öncü örgütlenmenin sivil ve asker öncülerden oluşacağı, öncü örgütlenmenin bir ya da birden fazla partinin oluşturduğu bir güç birliği olabileceği…” 

“Cumhuriyet aydınlarının örgütlenmesi ve harekete geçirilmesi” başlığı altında; “…Kemalist devrimin gerçekleşmesi için Kemalist ideolojiyi benimsemiş aydınlara ihtiyaç olduğu, bu nedenle Cumhuriyet’in kendi aydınlarının uygun örgütlerde, araştırma kurumlarında ve akademik çevrelerde örgütlemesi gerektiği…” 

“Teori ve program merkezi: Avrasya Enstitüsü” başlığı altında; “… Cumhuriyet devrimi hükümetini kurmak ve Kemalist devrimi tamamlayabilmek için hem sivil ve askeri öncülerin, hem de kitle önderlerinin eğitilmesi gerektiği, bunun içinde program ve siyaset üretilmesi gerektiği, bu faaliyetlerin kurulacak bir teori ve program merkeziyle olabileceği, bu merkezin de “Avrasya Enstitüsü” adı altında kurulabileceği…” 

“Medya araçlarının örgütlenmesi” başlığı altında; “…Cumhuriyetin ideolojik hegemonyası ve kamuoyuna önderlik etmesi için doğrudan önderlik ettiği gazete, televizyon, radyo ve dergilerin örgütlenmesi gerektiği…” 

“Halkın örgütlenmesi” ve “Kitlelerin örgütlenmesi” başlıkları altında; “… Halkın örgütlenmesinin iki yolla olacağı, bunlardan birincisinin siyasal iktidar amaçlı öncü örgütlenme, ikincisinin ise halka önderlik etmesini sağlayacak olan halk örgütleri olduğu, bunların ise işçi ve memur sendikaları, esnaf, sanatkâr, tabip, mühendis, mimar ve avukat odaları gibi kuruluşların olacağı, bunların yanı sıra Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD), Cumhuriyet Kadınları Derneği (CKD), Çağdaş Yaşam Derneği (ÇYDD), Pir Sultan Abdal Kültür Derneği (PSAKD) gibi ideolojik yönelişli örgütlerle olacağı, ayrıca gençliğin kitlesel örgütlenmesi ile gerçekleştirileceği…” 

“Sonuç” başlığı altında; “…Yeniden yapılanma için çok önemli saptamaların yapıldığı Türkiye halkının 21. yüzyılın başında ikinci büyük atılımı gerçekleştireceğinin…”  belirtildiği anlaşılmıştır.

Devletin yeniden yapılanması için öneriler (Mastır plan ön çalışması) 

 23 sayfadan oluşan bu doküman Muzaffer TEKİN, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK ve soruşturma aşamasında ölen Kuddusi OKKIR’ dan ele geçirilmiştir. Kuddusi OKKIR’ın bir parti veya dernek projesi olarak kendisi tarafından yazıldığını beyan ettiği bu dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

“Bizi amacımıza götürecek araçlarımız nelerdir?” ve “Eksilerimiz” başlıkları altında; “…Henüz örgüt değiliz, Çok uluslu şirketlerin ve vakıfların fiili işgali var, Medya kontrolümüz zayıf, Yasama ve yürütmemiz bağımlı, Büyük Ortadoğu Projesi eylem halinde, İsrail Devleti’nin kutsal topraklar projesi var, Parasal gücümüz yok…” şeklinde toplam 19 maddenin sıralandığı, 

“Yapılanma için model önerisi” başlığı altında; “…Kullanılmak istenen sistemin doğayı kopyalama modeli şeklinde olmasının önerildiği, yani yapılanmanın görünenler ve görünmeyenler şeklinde teşkilatlanması gerektiği…”

 “Görünmeyenler” başlığında “…teşkilata lojistik destek sağlayacak olan ticari, teknolojik, eğitimsel, kolluk kuvvetleri vs. yapılanmalarının olması gerektiği, teşkilatın bir sivil toplum kuruluşu olarak dernek ve şubeleri şeklinde örgütlenmesinin yanı sıra ticarethaneler zinciri şeklinde yapılanması… , …görünmeyen yapılanmasının planlama ve yürütme kurulu ve ona bağlı alt birimler şeklinde oluşturulması gerektiği, iç tüzüğün hazırlanması, ödül ve ceza sistemlerinin oluşturulması gerektiği…” 

 “Planlama ve yürütme kurulu” başlığı altında; “…PYK’ nın teşkilatın en üst birimi olduğu, PYK’nın devletin ve milletin bekası, yurt içinde ve yurt dışında milli hakların ve menfaatlerin savunulması, kısa, orta ve uzun vadeli devlet politikalarının belirlenmesi, dünya devletleri arasında ticari, kültürel ve teknolojik güç olarak öne çıkılabilmesi için gerekli çalışmaların yapılmasından sorumlu olduğu…” 

 “Yapılanmanın Temel Felsefesi” başlığı altında; “…PYK’nın üye sayısının (?) olacağı, üye sayısının artırılamayacağı, üyelerin değiştirilemeyeceği, vefat halinde yeni üyenin oy birliği ile seçileceği, kabul töreninde ritüel uygulanacağı, ihanet ve ayrılmanın ancak hakka teslimiyet ile olacağı…, …PYK’nın alt birimlerinin olduğu, Alt Kurul’un (AK) başkan ve altı birim temsilcisinden oluşacağı, alt birimlerin 3 kişiden ve 21 temsilciden oluşacağı, alt birimlerin ortaya koyduğu fikir ve önerilerin, temsilciler aracılığı ile PYK’ya sunulacağı, alt birim üye ve temsilcilerinin isimlerinin kesinlikle gizli olacağı, kod isim kullanacakları, toplantılarının gizli yapılacağı ve toplu seyahat etmemeleri gerektiği…”  

 “Ön hazırlık süreci” başlığı altında;  “…Planlama ve Yürütme Kurulunu oluşturmak, başlangıç sermayesini oluşturmak, çalışma mekânları oluşturmak, uzman kadrolar oluşturmak,  birimler arası sağlıklı iletişim sistemleri kurmak, gizlilik mekanizmasını tesis etmek, kontrol ve takip sistemlerini kurmak, örtülü ödenek sistemini kurmak…” şeklinde 15 maddenin sıralandığı, 

“Sızma ve denetim süreci” başlığı altında; “…Mevcut devlet işleyişinin analizini yapmak,  Mevcut kadrolara alternatif adaylar belirlemek ve eğitmek,  Sızma stratejileri geliştirmek (Yargı, Emniyet, Eğitim, Sağlık, İstihbarat, Ordu, Sivil yer altı örgütleri (mafya), sivil toplum örgütleri ve meslek odaları, kooperatifler ve birlikler, medya, camiler ve tarikatlar), Denetleme mekanizmaları oluşturmak…”  yazdığı anlaşılmıştır.

Lobi - Aralık 1999 İstanbul 

25 sayfadan oluşan bu doküman Muzaffer TEKİN, Sevgi ERENEROL, Oktay YILDIRIM, Erkut ERSOY (E-mail olarak) , Doğu PERİNÇEK, Ümit OĞUZTAN, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK ve Tuncay GÜNEY’ den ele geçirilmiştir.  Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

“Giriş” başlığı altında; “…Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren Ergenekon’a bağlı sivil unsurların örgütlenmesi zorunluluğu olduğu, bu faaliyetinde lobi adı verilen gizli örgütsel çalışma ile yapılacağı,  Lobinin faaliyetlerinin siyasi otorite grupları ile dış kaynaklı iş birlikçi sözde sivil toplum örgütlerinin bölücü ve yıkıcı girişimlerini etkisiz kılacağı…” 

“Amaç ” başlığı altında; “…Öncelikle yabancı ülkelerin Türkiye’de faaliyet gösteren sivil toplum örgütlerinin, Türkiye Cumhuriyetini bölerek yıkmayı, başaramaz ise de çıkarlarına yönelik yönlendirmelerle bir anlamda yönetebilmeyi hedef aldığı, yabancı sivil toplum örgütlerinin Türk halkının demokratik haklarını kullanabilmek amacıyla kurdukları sözde sivil toplum örgütleri, dernekler, vakıflar, medya ve benzer faaliyetlerini de finanse ederek kendilerine yerli işbirlikçiler oluşturdukları ve sonuçta rejim karşıtı fundamantalist görüşün iktidar olabildiği,  bu iktidara son veren koşulların oluşturulabilmesi için büyük ve olağanüstü bir karşı çaba gereği doğduğu ve sonucunda dış ülke otoriteler ile yerli işbirlikçilerinin tarih önünde sivil darbe tezgâhı, Türk Silahlı Kuvvetleri dayatması olarak tanımlama cüretini gösterebildikleri 28 Şubat sürecinin yaşandığı…, …lobinin göstereceği faaliyetler ile daha kolay ve sağlıklı istihbarat toplanacağı, kontra senaryolar üretileceği, kamuoyunun Kemalist ideolojiye ve ulusal çıkarlara uygun sivil hareketi sahiplenerek katılımını sağlayabileceği… , … etnik-fundamantalist-bölücü-yıkıcı unsur ve oluşumlar içine çekilmek istenen gençliğin böylece tuzaklara düşürülerek kullanılmasının önüne geçilmesini sağlayacağı…” 

“Kapsam” başlığı altında; “… Lobinin yapılanması ve tüm faaliyetlerinin mevcut hukuk platformu içerisinde yapılacağı, lobinin her girişiminin kendi içinde oluşturulan hukuk birimi tarafından yasal koşullara uyumlu hale getirileceği …, …  lobi geniş halk kitlelerine yönelik çalışmalarında özellikle gençlerin Kemalist ideolojiye ve ülke çıkarları doğrultusunda yeniden örgütlenmelerini sağlamasının tasarlandığı…”  

“Politika” başlığı altında; “…Lobi’nin prensip olarak hiçbir zaman doğrudan doğruya toplumsal eylemler içersinde yer almaması, oluşturacağı sivil toplum kuruluşlarının etkinlik ve eylemler düzenlemesini organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalması gerektiği…” 

“Hedef” başlığı altında; “…Lobi’nin öncelikle ticari şirketler aracılığı ile ekonomik güç kazanması, ardından kuracağı vakıf ile de ekonomik gücünü artırma çalışmalarına yönelmesi … , …bu çerçevede ülke ekonomisini elinde tutan ve kişisel çıkarları adına ulusal çıkarları hiçe sayabilen çok uluslu şirketler ile ortakları olan güçlü holdinglerin faaliyetlerinin kontrol altına alınması …,…bunun yanı sıra güçlü ticari kuruluşlarda kadrolaşma sağlanabilmesi, yine aynı amaçla bir güvenlik şirketi kurularak iş adamlarının güvenliğinin sağlanabilmesi ve böylece her alanda kadrolaşma gerçekleştirilmesinin gerektiği…, … mafya gruplarının tümüyle yeniden gözden geçirilmesi, deneyimli mevcut grupların karşısına yeni ve güçlü bir grup oluşturularak denetim ve kontrol altına alınmasının sağlanması gerektiği…” 

“Yöntem” başlığı altında; “ …Lobi’nin prensip olarak hiçbir girişim ve eylemin içerisinde yer almaması, siyasetten tümüyle uzak bir yapı olarak faaliyet göstermesi, ayrıca tüm çalışma ve faaliyetlerinde gizlilik prensiplerine sadık kalınması gerektiği…” 

“Organizasyon planı” başlığı altında; Lobi’nin organizasyon planının anlatılarak bu yapının aşağıda yazılı şekilde oluşturulduğu, 

1-Merkez

2-Araştırma ve bilgi toplama

3-Analiz ve değerlendirme

4-Finans ve ticaret

5-Kültür ve bilim

6-Teori ve senaryo

7-İletişim ve propaganda

8-Hukuk

9-Uluslar arası ilişkiler  

“Merkez” başlığı altında; “…Lobinin merkezinde görev alması için Ergenekon tarafından atanmış güvenilir beş sivil yönetici bulunacağı…” 

“Araştırma ve bilgi toplama” başlığı altında; “…Araştırma ve bilgi toplama departmanının merkez üyelerince seçilmiş bir başkan ve on kişilik yardımcı kadrodan oluşacağı, bu birimin görevinin ise Lobi’nin amaçları doğrultusunda istihbarat verileri toplamak, arşivlemek ve merkeze sunmak olduğu…” 

“Analiz ve değerlendirme” aşlığı altında; “…Analiz ve değerlendirme departmanının bir başkan ve beş kişilik yardımcı kadrodan oluşacağı, bu birimin görevinin ise elde edilen istihbarat verilerinin analiz raporlarının hazırlanması olduğu…” 

“Finans ve ticaret” başlığı altında; “…Finans ve ticaret departmanının bir başkan ve altı kişilik yardımcı personelden oluşacağı, bu departmanın ticari koşulları yakından izleyeceği ve ticari faaliyet ve yatırım alanlarını belirlemeden sorumlu olduğu…” 

“Kültür ve bilim” başlığı altında; “…Kültür ve bilim departmanının bir başkan ve altı yardımcı personelden oluşacağı, bu departmanın bilimsel ve kültürel gelişmeleri yakından izlemesi gerektiği…” 

“Teori ve senaryo” başlığı altında; “…Teori ve senaryo departmanının bir başkan ve beş senaristten oluştuğu, bu departmanın görevinin ihtiyaç duyulması halinde elde edilen analiz raporlarından yararlanarak kontra teori ve senaryolar üretmek olduğu, ulusal çıkarlara aykırı teori ve senaryoların çürütülmesinde belirleyici rol oynayacağı, kültürel bilimsel senaryo kurguları ile kamuoyunun ajite edilmesinin önüne geçecek argümanlar üreteceği ve medya kuruluşlarının yönlendirme çalışmalarına katkıda bulunacağı…” 

“İletişim ve propaganda” başlığı altında; “…İletişim ve propaganda departmanının bir başkan ve beş yardımcıdan oluştuğu, bu departmanın görevinin, amaçlara uygun olarak medya kuruluşlarını bilgilendirmek, yönlendirmek ve bu yolla kontrol altında tutmak olduğu, ayrıca faaliyetlerde amaçlara uygun kamuoyu oluşturulması ve kamuoyu desteğinin sağlanması çalışmalarını yürüteceği…” 

Hukuk” başlığı altında; “…Hukuk departmanının bir başkan ve beş yardımcıdan oluştuğu, organizasyonun girişim ve faaliyetlerinin mevcut yasaların hukuksal temeline dayandırılabilmesi çalışmalarını yürüteceği…” 

“Uluslararası ilişkiler ” başlığı altında; “…Bu departmanın bir başkan ve altı yardımcıdan oluştuğu, görevinin ise organizasyonun uluslar arası alanlardaki faaliyetlerini sağlıklı biçimde yürütülmesini sağlamak olduğu…” 

“Kadro ” başlığı altında; “…Lobi yapılanmasında yalnızca sivillerin yer alacağı ve köprü elaman aracılığı ile Ergenekon”a bağlı faaliyet göstereceği…” 

“Eleman profili” başlığı altında; “…Lobi örgütlenmesi içersinde yer alacak elemanların çağa ayak uydurabilecek donanım, bilgi ve deneyimine sahip olması gerektiği, özellikle sistemle barışık olmayan, aradığını bulamamış yapıdaki kişiliklerden seçilmesi gerektiği…” 

“Birim başkanları” başlığı altında; “…Örgütlenme içinde departmanların işlev ve amaçlarına uygun, konusunda deneyim sahibi kişilerin tercih edilmesinin gerektiği…” 

“Köprü personel” başlığı altında; “…Ergenekon tarafından atanacak iki sivilin mutlaka başka kuruluşlarda görevli olanlar arasından seçilmesi gerektiği, böylece gizliliğin korunmuş olacağı…” 

“Finans” başlığı altında; “…Lobi’nin faaliyetlerinin finansının başlangıç noktasında Ergenekon tarafından karşılanması, sonrasında ise oluşturacağı şirket ve vakıflarla kendi finansını sağlaması gerektiği…” 

“Ticari şirket faaliyetleri” başlığı altında; “…Organizasyonun kısa süre içinde belirleyeceği alanlarda ticari şirketler kurup yönetmesi ve giderek artan finans kaynaklarına sahip olması gerektiği…” 

“Vakıf faaliyetleri” başlığı altında; “…Organizasyonun mutlaka birkaç vakıf oluşturması gerektiği, oluşturulan bu kurumlar aracılığıyla uluslararası ilişkilerin kurulacağı, arıca fundamantalist faaliyetler doğrultusunda kurulan çeşitli vakıfların yurt içi ve yurtdışında halktan para toplayarak güçlenmesinin önüne geçilmesinin aynı kulvarda kurulacak naylon bir vakıfla mümkün kılınacağı…” 

“Genel değerlendirme” başlığı altında  “ …21. yüzyılda ülkelerin kaderlerini siyasi aktivitelerden daha çok ve kesin olarak ekonomik güçlerin belirleyeceği, bu nedenle Lobi’ nin ilk adımlarını ekonomik alanda atmasının ve ekonomik alanda giderek güç kazanıp denetleyici ve belirleyici unsura dönüşebilmesinin en önemli ve birincil amaç olması gerektiği, ikinci hedef olarak da Türk toplumunun Kemalizm ve ulusal çıkarlar doğrultusunda yeniden yapılandırılması çalışmalarına ağırlık verilmesi gerektiği…” 

 “Sonuç ve öneriler” başlığı altında da; “…Emir ve tensiplerinize sunulan bu çalışmamıza Masonik Bilderberg Örgütü, Alman Nazi örgütlenişi, İngiliz istihbaratının örtülü örgütlenme modelleri ve bazı Avrupa ülkelerinin sivil toplum örgütlenişleri ile doğu kaynaklı bazı istihbarat ve siyasi örgütlenmeleri kaynaklık etmiş ise de, yapılandırılmasının planlanması ile hiçbir benzerliği olmamasına özen gösterilmiştir. …” yazdığı görülmüştür.

Octobus (State organized crime) Mafia (La Cosa Nostra) İstanbul-Eylül 2000 

30 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK ve Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir.  Bu doküman Ergenekon Pkk/Kongra-Gel Terör Örgütü bağlantısının anlatıldığı bölümde özetlenmiştir. 

NBC Silahları üretim analizi, İstanbul–13 KASIM 1999 

23 sayfadan oluşan bu doküman Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir.Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

 Başlıklar halinde kimyasal silahlar ile ilgili tarihçe ve ayrıntılı bilgiler verilerek Birinci Dünya savaşında kullanılan kimyasal silahlardan bahsedildiği, göz yaşartıcı gazlarla ilgili ayrıntılı açıklamalar yapıldığı, NBC Savaşları, kimyasal ve biyolojik silahların önemi hakkında bilgiler verildiği, 

 “Kimyasal ve biyolojik silah üretimi” başlığı altında; “…Yukarıdaki gerçeklerden hareketle Türkiye kimyasal ve biyolojik silah üretimine yönelmeli ve bu alanda kontrolü elinde tutacak bir üretim ünitesi kurabilmelidir. Türkiye Cumhuriyeti toprakları dışında kontrol altında tutabileceği bir bölgede kuracağı kimyasal ve biyolojik silah üretim fabrikası bu alanda etkin bir güç elde edilmesini sağlayacağı gibi, Türkiye’ye yönelebilecek tehditleri önceden haber alıp gerekli önemler alarak, tehditleri ortadan kaldırabilmesini de sağlayacak kesin bir çözüm yolu olacaktır…, … Kurulacak bir kimyasal ve biyolojik silah üretim tesisi, tüm dünyada terör gruplarının denetlenerek kontrol altına alınabilmesini sağlayacaktır…”  

“Genel değerlendirme” başlığı altında; “…Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet göstermekte olan Ergenekon’un dikkatlerine sunulan bu analiz ve öneri çalışmasının amacı, kimyasal ve biyolojik silah üretimine yönelmenin kaçınılmaz gerekliliğine olan inancımızdır…,…Türkiye kimyasal ve biyolojik silah üretimini gerçekleştirebilecek bilgi donanımına sahip genç bilim adamlarına sahiptir. Bu alanda faaliyet gösterecek bir üretim tesisini kurup işletmeye sokmakla kalmayıp bu alanda bugüne değin geliştirilebilmiş mevcut silahlardan çok daha etkili ve güçlü yeni silahlar üretebilecek yetenekte insan kaynağına sahip olunması görmezden gelinmemelidir….” yazdığı, devamında ise “…Türkiye’nin nükleer silah üretimini gerçekleştirebilecek finans kaynağının ve bilgi birikiminin olmadığını, fakat kimyasal ve biyolojik silah üretimini kolaylıkla gerçekleştirebilecek potansiyele sahip olduğu…,…Ergenekon Türkiye’nin ekonomik ve siyasal bağımsızlığına çok büyük katkıları olabilecek bu çalışmaları rahatlıkla organize ederek gerçekleştirebilir. Ayrıca 21. yüzyılda dünyanın en önemli sorunu haline gelecek olan terör gruplarını kontrol altına alırken küçümsenmesi olanaksız büyük bir finans gücünü de elde edecektir…” yazdığı ve “Saygılarımızla, Strateji Grubu” yazısı ile bitirildiği görülmüştür. 

Ulusal medya 2001, İstanbul-Aralık 2000

17 sayfadan oluşan bu doküman Tuncay GÜNEY, Veli KÜÇÜK, Doğu PERİNÇEK, Mehmet Adnan AKFIRAT ve Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir.Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

Bağımsız ulusal medya kuruluşlarının yaratılabilmesi için; yurtta ve yurt dışında faaliyet gösteren Türk iş adamları arasından seçilecek kişilerden Medya-Finans Konseyi’nin oluşturulması, bu konseyde yer alan iş adamlarının devlet kurumlarınca ticari faaliyetlerinin desteklenmesi, ticari şirketlerinin ilan ve reklâmlarının ücretsiz olarak yayınlanması gerektiği, 

Bu çerçevede öncelikle Cumhuriyet Gazetesinin ele geçirilerek ulusal medya oluşumunun merkez üssü olmasının kararlaştırıldığı, bunun yanı sıra PERİNÇEK grubuna ait Ulusal TV’nin ise görsel yayın kanadını oluşturabileceği, ancak bu televizyon bünyesinde bir ameliyat gerektiği, yine de Ulusal TV’nin Cumhuriyet Gazetesi ile elde edilecek başarıya gölge düşürebileceği, bu nedenle Cumhuriyet Gazetesi ile Kanal 6 televizyonunun evlilik yapmasının daha akılcı olduğu, 

“Cumhuriyet Gazetesinin reorganizasyonu” başlığı altında; “…Gazetenin yönetimine saplantıları olmayan, değişik koşullara uyum sağlayabilme ve öngörü yeteneğine sahip, gerçek bir gazeteci portesinin iş başına getirilmesi, gazetenin haber merkezinde görev yapan redaktör yazı işleri görevlileri ve köşe yazarlarının tümüyle değiştirilmesi, bu kadro değişikliğinin ardından yayın politikasının yeniden belirlenmesi gerektiği…” 

“Cumhuriyet Gazetesi reorganizasyon çalışması” başlığı altında ise; Cumhuriyet Gazetesinin ele geçirilmesiyle ilgili Gürbüz ÇAPAN’la yapılan görüşmenin yazıldığı, “…Gürbüz ÇAPAN’ ın Cumhuriyet Gazetesinin ulusal medyanın merkez üssü olarak seçilmesini ve hisselerini parasız olarak devir etmeyi kabul ettiği, yapılan çalışma sonucunda gazetenin %10’unun İlhan SELÇUK’ a, %10’unun halka açılım hissesine,  %80 ya da %90 hissenin en az %51’inin örgütün aidiyetine geçmesinin kararlaştırıldığı…”  belirtilmiştir.

Kanal 6 Analiz yönetim ve geliştirme projesi (Türkiye’de televizyon yaşlılar için çok yeni gençler için çok eskidir) İstanbul Kasım–1999

34 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK’ ten ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

 Çalışmanın amacının Türkiye’de ulusal yayın yapmakta olan Kanal 6 televizyonunun reorganizasyonuna katkıda bulunmak olduğu, bu amaç doğrultusunda Kanal 6 televizyonunda personel görevlendirildiği ve televizyonla ilgili ayrıntılı bilgiler elde edildiği belirtilmiştir. 

 Kanal 6 televizyonunun yönetim, organizasyon ve personel yapısının irdelendiği, sorunların maddeler halinde tanımlandığı ve bu sorunlara çözüm önerileri getirildiği, sonuç olarak da Kanal 6 televizyonunda gerekli reorganizasyonun yapılarak örgüte kazandırılmasının yararlı olacağının belirtildiği anlaşılmıştır. 

Televizyon analiz yönetim ve geliştirme projesi (Türkiye’de televizyon yaşlılar için çok yeni gençler için çok eskidir) İstanbul Temmuz–2000

39 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

Kurulacak olan özel televizyon kanalının kuruluş ve faaliyet aşamalarında karşılaşılabilecek sorunları sıralanarak çözüm önerilerinin sunulduğu, daha kaliteli yayın yapılabilmesi için haber ve eğlence programlarında aranılan kalite standartlarının belirlendiği, bunların yanı sıra teknik kalite ve reyting problemlerinden bahsedilerek, sonuç olarak yayın hayatına yeni atılan Ulusal kanalın yeniden yapılandırılmasının gerektiğinin, Ulusal kanal ve Cumhuriyet Gazetesinin bir anonim şirket çatısı altında birleştirilmesinin hedeflenen başarıya ulaşılmasını ve mevcut medya kuruluşları ile rekabet olanağı sağlayacağının belirtildiği anlaşılmıştır. 

Dergi Analiz & Proje, İstanbul–22 Temmuz 2000

18 sayfadan oluşan bu doküman Mehmet Adnan AKFIRAT ve Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

Çalışmanın amacının Haftalık-Siyasi-Aktüel-Kültürel-Haber içerikli derginin projelendirme yapılanma ve ulusal ölçekte etkin yayın yapabilmesini sağlayan temel unsur ve yöntemlerin tespit ve işaret edilmesi olduğu belirtilerek; “…Yayınlanacak olan dergininin ilk bir yılının kendisini kamuoyuna kabul ettirmekle geçeceği, bu sürecin çok önemli olduğu, hiçbir konuda aksaklığa izin verilmemesi, mutlaka zamanında bayilere ulaşması gerektiğinin… , … derginin yayına geçebilmesi için gerekli unsurların ve derginin tüm departmanlarının ve departman personelinin unvanlarının ayrı ayrı belirtildiği…,… teknik donanımların zemini, kağıt ve baskı kalitesinin öneminden bahsedilerek…, … hazırlanan bu analiz ve proje çalışmasında bir derginin yayınlanabilmesi için en temel ve en önemli unsurların ele alındığı, yayınlanması düşünülen derginin burada ifade edilen hususlar dikkate alındığı takdirde başarısızlık riskinin tamamen ortadan kalkacağı belirtilmiş…,…son olarak da, yayıncılık beyaz kağıdın boyanarak satılması, bir başka anlatımla en büyük oyunlardan yalnızca birisidir. Saygılarımızla” yazdığı anlaşılmıştır. 

Securıty A.Ş.Uluslararası Güvenlik Şirketi Projesi, İstanbul–26 Haziran 2000

3 sayfadan oluşan bu doküman Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir.Dokümanın bazı bölümlerinde özetle;

“Giriş” başlığı altında; “…Terör, şiddet ve mafya grupları karşısında kolluk kuvvetlerinin yetersizliği ile ortaya çıkan boşlukta hukuksal düzenlemelerle biçimlendirilerek faaliyetlerinin sınırları belirlenen güvenlik kuruluşlarının, uluslar arası alanda çok ciddi hizmet verdiği ve bu hizmetin bedelinin de oldukça yüksek olduğu…” 

“Amaç” başlığı altında; “…Güvenlik şirketlerinin istihbarat örgütleri için çok önemli olduğu, oluşturulacak güvenlik şirketinin istihbarat görevlerinde yer alarak uzmanlaşmış emekli bir kurmay albayın başkanlığında kurulması ve tüm personelin yalnızca emekli istihbarat subaylarından oluşturulması, bu şirket bünyesinde kesinlikle emekli emniyet mensuplarının yer almaması gerektiği, böylece örtülü bir biçimde yepyeni bir yapılanma ile güçlü bir istihbarat biriminin oluşturulmuş olacağı, bu istihbarat biriminin doğal olarak operasyonal hizmetlerin sorumluluk ve yükümlülüğünü de üstlenebilecek yeterlilikte olacağı…” 

“Sonuç” başlığı altında; “…Kurulması planlanan güvenlik şirketinin anonim şirket olarak faaliyete geçeceği, kurulacak güvenlik şirketiyle hem gelir elde edileceği, hem de istihbarat verilerinin toplanacağı, gereğinde ise Operasyonel faaliyetler sürdürebileceği…” belirtilmiştir.

Protokol A.Ş. Uluslararası Halkla İlişkiler Şirketi Projesi, İstanbul–26 Haziran 2000 

 3 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir.Dokümanın bazı bölümlerinde özetle;

 “…Türkiye’de uluslararası platformda kaliteli servis verebilen ve güvenilir özelliğe sahip Protokol Şirketi bulunmadığı, günümüz dünyasında pek çok ülkenin bütçesini aşan bütçelere sahip dev şirketlerin bulunduğu, bu şirketlere servis verebilen Uluslararası Halkla İlişkiler ve Protokol Şirketinin öneminin kendiliğinden ortaya çıktığı, gerek uluslararası gerekse ulusal alanda protokol hizmetlerinin düzenlenmesi hizmetini üstlenecek olan şirketin, ilk etapta İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığının Çay Bahçeleri ve Otopark işletmeciliği ihalelerini alarak çok kısa sürede ekonomik güç kazanacağı, bu konuda A… ile görüşme yapıldığı ve kendisinden gerekli desteğin sağlanacağı teminatının alındığı…” 

“…Uluslararası Protokol ve Halkla İlişkiler Şirketinin güçlü bir anonim şirket olarak faaliyete sokulması, bu şirketin yönetim kurulu başkanlığına emekli bir kurmay albayın görevlendirilmesi, şirketin kontrol ve faaliyetlerinin ise Merkez Birim tarafından denetlenmesi gerektiği, şirketten elde edilecek gelirin personel ve ofis giderleri karşılandıktan sonra başkanlık emrine ait olacağı…”  belirtilmiştir.

Birleşik Komün Girişim, İstanbul–27 Haziran 2000 

5 sayfadan oluşan bu doküman Doğu PERİNÇEK ve Tuncay GÜNEY’ den ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

 “Giriş ” bölümünde; “…Ulusal çıkarların gereği olarak Lobi faaliyet yapılanması içinde yer alması uygun görülen Birleşik Komün adı ile kodlanan program içerisinde yer alması planlanan girişim önerileriniz:1.Uluslararası Özel Güvenlik A.Ş. (Securıty A.Ş.), 2.Uluslararası Protokol ve Halkla İlişkiler A.Ş., …, …Örtülü faaliyetlerde azami hassasiyet ve dikkatin gösterilmesi esas alınarak süratle, ciddi ve özenli olarak faaliyete geçirilmesi uygun görülmüştür….,…Anılan ticari şirketlerin faaliyete geçmesinin ardından ilk uygulamalar ışığında Birleşik Komün geliştirilerek pek çok alanda özgün yapılanma kazanması desteklenecektir….”  

“Girişim ” başlığı altında; “…1. Uluslararası Özel Güvenlik A.Ş., 21. yüzyılda giderek artış gösterecek olan terör ve mafya grupları ülkelerin en önemli sorunları arasında yer alacaktır. Bu nedenle güvenlik şirketleri giderek çok daha büyük önem kazanacaktır. Bilinen bir gerçektir ki özel güvenlik şirketleri istihbarat birimlerinin arka bahçesi olacaktır…,…Güvenlik Şirketinin yönetim kurulu başkanlığına istihbarat birimlerinde uzmanlaşmış emekli bir albay getirilecektir…,… Şirket bünyesinde yer alacak tüm personel subay kadrolarından oluşturulması uygun görülmüştür. Temel prensip kararlarının gereği olarak şirket personeli içinde Emniyet birimlerinde görev almış kişilere yer verilmeyecektir…,…2. Uluslararası Protokol ve Halkla İlişkiler A.Ş.Birleşik Komün faaliyetleri içresinde yer alması planlanan protokol ve halkla ilişkiler şirketi yatırımcıların henüz çok yabancı olduğu bir faaliyet alanıdır…,…Giderek önemi artan protokol hizmetleri veren şirketlerin seçiminde doğal olarak en önemli faktörler arasında her alanda etkin ve dinamik güçlere sahip olma özelliği aranmaktadır….”  

Dokümanın son sayfasında; “Sayın Ali YASAK” hitabı altında “…Öncelikle son derece memnuniyet verici içten yaklaşıklarınızın titiz ve ciddi bir dikkatle değerlendirmeye alındığını bilmenizi isteriz. Ticari şirket girişim önerileriniz kurumumuza bir rapor olarak sunulmuştur. Raporlarda yer alan öneriler dayanışma prensipleriyle değerlendirilmiştir. Özetle ifade edilen hususların dikkate alınması önemle rica edilir. Başarılı çalışmalarınızın devamlılığını dileriz. Ekte bilgilerinize sunulan Lobi kodlu doküman Birleşik Komün’ün amaçlarını açıklıkla ortaya koymaktadır. Saygılarımızla. Birleşik Komün…” yazdığı görülmüştür. 

Özel Güvenlik Şirketi, İstanbul–11 Temmuz 2000

32 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’dan ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

Özel güvenlik şirketi kanun tasarılarından bahsedilip yazı ekinde olduğu belirtilerek “…Öneriniz üzerine dikkatlerinize sunulan bilgilerden ve gelişmelerden yararlanılarak uluslar arası özel güvenlik şirketi kuruluş çalışmalarının başlatılması, Lobi koduyla tanımlanan faaliyet alanı içerisinde yer alması uygun görülen projenizin hayata geçirilmesinin yararlı olacağı görüş birliği ile kabullenilmiştir. Gereğini rica ederiz…” yazdığı, ekinde de özel güvenlik şirketleriyle ilgili kanun tasarıları ve bilgilerin olduğu görülmüştür.

21. Yüzyılda Casusluk, İletişim ve bilgi çağında global istihbarat  istasyonları ve değişen casusluk mesleği, Action+Obligation=Integration!, Araştırma Gözlem Analiz Raporu İstanbul, Aralık-2000

24 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN ve Hikmet ÇİÇEK’ ten ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

“…Casusluk mesleğinin insanlık tarihinin en eski mesleklerinden birisi olduğu, günümüzde istihbarat örgütlerinin gerçek güçlerini, sahip oldukları teknolojik olanakların ve kadrolarında yer alan altın beyinli yaratıcı uzmanların belirlediği…, …İnsanlık bilgi çağını geride bırakıp iletişim çağına adım attığı günden bu yana güçlü ülkelerin istihbarat servislerinin Global İstihbarat İstasyonları  oluşturmaya yöneldiği, geri kalmış bilimsel ve teknolojik devrimlerden yararlanamamış ülkelerin resmi istihbarat örgütlerinin 21.yüzyılda kendilerinden üstün olan devletlerin istihbarat örgütlerine karşı koyamayarak işlevlerini tümüyle yitirecekleri…,…Bu şekilde geri kalmış ülkelerin hükümetlerinin geniş halk kitlelerine ulaşmak yerine halk kitlelerini kontrol altına almayı başarabilen çeşitli güç odaklarıyla işbirliği yapmayı seçtikleri, çünkü politikada ayakta kalmanın ilk koşulunun istihbaratçıların hışmına uğramamak olduğu, bu nedenle istihbarat dünyasında olup bitenlerle ilgilenmedikleri, 21.yüzyılda hükümetlerin ve politik liderlerin bu aymazlığının gelişmekte olan yada geri kalmış ülkelerin felaketini hazırladığı…,… Hiçbir politik lider ya da hükümetin, istihbarat örgütlerinin onaylamadığı ve destek vermediği proje ve kararları uygulamasının mümkün olmadığı, hiçbir güç hiçbir grup ve hiçbir örgütün istihbarat arenasında yer alan servisler kadar etkin bir güce sahip olmadığı, 21.yüzyılın istihbarat servislerinin denetimi ve yönlendirmesiyle düzenleneceği, bunun önüne geçilmesinin olanaksız olduğu…” 

“…Türkiye’de son yıllarda yaşanan gelişmelerin, devlet mekanizmasının en yaşamsal ve kilit noktalarındaki görevleri rejim karşıtlarının işgal edebildiği ve cumhuriyet devrimi ilkelerinin askıya alınabildiği, Türkiye’nin geçmişte genç nesillerin üretime katılımını sağlayamadığı gibi bugünde ulusal gençliğini yitirme noktasına geldiği…, …Ayrıca çeşitli çevrelerin Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde kadrolaşma planıyla komuta kademelerini ele geçirme girişimlerinin Türkiye’nin ulusal güvenliğine yönelik tehdidin boyutlarını göstermeye yeterli olduğu, Türkiye’nin ulusal güvenliğini doğrudan ilgilendiren konularda gerçekleri görebilmesinin yüzyıl gecikmeyle mümkün olduğu…” 

“…MİT’in son 20 yılda uluslararası arenada elde ettiği başarıların diğer ülkelerin istihbarat örgütlerine göre oldukça mahcubiyet verici olduğu, MİT’in son 30 yıldaki faaliyetlerinin %80’nini ulusal gençlik üzerinde yoğunlaştırdığı ve ulusal gençliğin paramparça olmasının tek ve gerçek nedeni olmayı başardığı, MİT’in son 50 yıldır faaliyetlerinin %20’sini de Türk aydınları üzerinde yoğunlaştırdığı, ne kadar yazar varsa fişleyerek karalama kampanyaları uyguladığı ve Türkiye’yi aydınlatacak Cumhuriyet devrimlerine gönülden bağlı tek bir Kemalist aydın bırakmadığı, Milli İstihbarat Örgütü (MİT) nün tarihsel süreç içerisinde misyonu ve işlevini tümüyle yitirdiği…” 

“…Özet bir ifadeyle, Türkiye’nin istihbarat faaliyetlerinde sağlıklı ve başarılı çalışmalara ihtiyaç olduğu, bunun gerçekleşebilmesi içinde yepyeni bir istihbarat mekanizması oluşturulması gerektiği…”  belirtilmiştir.

Sanat-Sanatçı-Entelektüel Ve İletişim Dünyasında İstihbarat Faaliyetleri, Arenadaki Sanat, Gladyo Sanatçılar, Türk Toplum Yapısında Değişim,  İstanbul–10 Nisan 2000  

33 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

“Giriş, amaç, kapsam”  başlığı altında; Ele alınan konunun Türkiye’nin ulusal çıkarları ile doğrudan ilişkili olduğu, böylesine önemli bir konunun şimdiye kadar göz ardı edilmiş olmasının MİT’in üzerine düşen görev ve sorumluluk alanlarındaki ciddiyeti ile doğrudan ilintili bulunduğundan bahsedilerek “… Türkiye’nin sanat kültür ve bilim alanında geri kalmış olmasının nedenleri, Türk sanatçısının neden dünya platformunda Türkiye’yi, Türk insanını ve Kemalizm’i gerektiği gibi temsil edememiş oluşu, kuruluş aşamasında demokrasi, insan ve kadın haklarında dünya öncüsü olmayı başaran Türkiye’nin günümüzde demokrasi ve insan hakları sınavında başarısız ilan edilmesinin nereden kaynaklandığı gibi konularda bu dokümanın yararlı olacağı, ayrıca psikolojik savaşın açtığı yaraları ve bunda istihbarat örgütlerinin payını, hedeflenen sanat ve sanatçı olgusunun araç kılınarak nasıl başarı elde edildiğinin gözler önüne serilmesinin amaçlandığı...” 

“İletişim organları ve gazetecilerin toplum ile dünya üzerindeki etkileri” başlığı altında;

“…Türk siyasetçisinin yazıdan korktuğu, çünkü kendisinin iktidardan kopartacak tek gücün yazı olduğunu bildiği, örneğin yazılı bir muhtıranın en güçlü siyasinin işini bitirivermeye yeterli olduğu, siyasilerin yaşamlarını idam sehpasında son noktayı koyanın alın yazısı değil mahkemelerin karar yazısı olduğu, bu nedenle yazıdan en çok iktidar tahtında oturanların korktuğu…,.. ABD, İngiltere, Rusya, Fransa gibi ülkelerin istihbarat kuruluşlarının medyayı kontrol altına aldıkları, dış istihbarat faaliyet ve operasyonların perdelenmesinde gazeteci kimlikli ajanları kullandıkları…” 

“İstihbarat örgütleri sanatçı ilişkileri” başlığı altında; “…Sanatçının yaratıcılığının gücü ve insanlar üzerindeki etkisinden istihbaratçıların yararlandığı, ülkede uygulanmak istenilen ideolojik ve siyası amaçlar doğrultusunda sanatçılara eserler yazdırıp pek çok kitap yayınlatıldığı, bu amaçla çeşitli ülkelerle doğrudan istihbarat örgütlerince kurulmuş, yayınevlerinin bulunduğu, bu yöntemle toplumların düşüncelerinin değiştirilerek kendi ideolojileri karşıtı düşüncelerin yok edildiği…” 

 “Medya sanatçıları” başlığı altında; “…İstihbarat örgütleri ile uzlaşma sonucu kurulan Medyanın sahiplerinin örgütün bağlı bulunduğu ülkenin ekonomik ve siyasi güç odakları ile ilişkiye geçirildiği ve böylece istenilen doğrultuda yayın yapıldığı, ülkede kültür erozyonu yaratılması için, içi boş, vitrini güzel insanların sanatçı adı altında topluma sunulduğu, bu nedenle insanların da sanatçıya saygı duymadığı…” 

“Sonuç ve öneriler” başlığı altında; “…İstihbarat örgütlerinin sanat, sanatçı, medya, gazeteci, eğlence, gösteri ve fuhuş sektöründen büyük ölçüde yararlandığı, dış istihbarat güçleri ve MİT’in sanatçılar üzerindeki negatif etkilerinin derhal ortadan kaldırılması gerektiği, kültür, sanat ve bilimin gelip geçici hükümet uygulamalarına teslim edilemeyeceği, ulusal önem açısından bu alanda uygulanacak politikaların Hükümet üstü kurumlarca belirlenmesi gerektiği, Türkiye Cumhuriyeti toprakları, halkı ve rejiminin korunması ve kollanması görevi Türk Silahlı Kuvvetlerine ait olduğu gibi, kültür, sanat ve bilimin korunup kollanması görevini de Türk Silahlı Kuvvetlerinin üstlenmesi ve bu amaçla alınan kararlar ile uygulanışını denetim altına alması gerektiği…”  belirtilmiştir. 

MİT&Medya Ve Ajan Gazeteciler,  İstanbul, Aralık- 2000

43 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN ve Hikmet ÇİÇEK’ ten ele geçirilmiştir.

 “Sunuş” başlıklı bölümde; “…“Kontr/terör Dairesi eski Başkanı Mehmet EYMÜR’ün Türkiye’yi terk ederek gittiği Amerika Birleşik Devletleri’nde, internette kiraladığı “atin” kodlu sitede yer verdiği bilgilere göre; MİT’in en önemli haber ve bilgi kaynağı Türk Medyası idi. Eymür’ün iddiaları arasında MİT elde ettiği istihbarat verilerinin %85’ini Medya’dan elde ediyordu (!) Bu çok hayret verici bir bilgiydi ve internet üzerinden dünya kamuoyuna duyuruluyordu...” yazdığı, devamında ise “MİT’çi Gazeteciler" hakkında basında çıkan haberlerden bahsedilerek… “…Günümüz Türkiye'sinde, MİT'in onaylamadığı hiçbir kimsenin medya patronu olması ve ayakta kalabilmesi mümkün değildir. MİT'in onaylamadığı hiçbir basılı yayının – mevcut yasalara karşın – ülke çapında dağıtımı gerçekleşmemektedir. Ve yine MİT'in onaylamadığı hiçbir yazarın kitabı yayınevlerince basılamamakta, basılmış olsa bile dağıtımı gerçekleştirilmemektedir…,…Haber ve gazetecilik 1990 yılında tümüyle ceset haline dönüştürülmüştür. Medyada piyasa ekonomisi kararlar vermeye başlamış ve haber tüm özelliklerini yitirerek ürün haline dönüştürülerek pazarlamaya başlanmıştır. Medya organları ustalıkla habercilikten kopartılarak kitlesel terapiye koşullandırılarak, toplumdan gerçeklerin gizlenebilmesi amaçlanmış, böylelikle ulusal basın-yayın organları bir anlamda kitlesel imha silahı haline getirilerek, toplum çökertilmiştir. Saygılarımızla" yazdığı, 

"Medya" başlığı altında; “…Doğan Holding, Uzan Grubu, Bilgin Grubu, Ciner Grubu, Çukurova Grubu vb. başlıklar altında çeşitli kanal ve gazete sahipleri hakkında ayrıntılı bilgilerin verildiği…” 

"Sonuç" başlığı altında ; “…Hazırlanan bu çalışma Türk medyasının bugününü gözler önüne sermeyi amaçladığı gibi ulusal çıkarların korunması için gerekli önemlerin ivedilikle alınmasının nedenli gerekli bir zorunluluk olduğunu da işaret etmektedir. Gazetecilik mesleğini, meslek ilkeleri ve oluruna yakışır hale getirmek öncelikle gazetecilerin görevi olmalıdır. Ancak, ulusal güvenlik sorunu haline gelen medya yapılanması ve gazeteciler hakkında gerekli işlemlerin yapılması, Kemalist Cumhuriyet Devrimlerinin korunabilmesi, Türkiye Cumhuriyeti ulusal güvenliğinin sağlanabilmesi ve toplumsal huzurun korunabilmesi açısından müdahaleyi zorunlu ve kaçınılmaz kılmaktadır. Türkiye'nin 21. yüzyıl dünyasında şuan sahip olduğu Ulusal medya kuruşları içinde yer alan ajan gazeteci protipleri ile dış dünyada sorunlarının üstesinden gelebilmesi olanaksız olduğu gibi, kendi içinde de ekonomik, soysal, kültürel ve toplumsal istikrarı koruyabilmesi gerçekçilikle bağdaşmayacak bir beklentidir…" yazdığı görülmüştür. 

Jitem’ ci ve Mit’çi Gazeteciler  ( İstanbul: 14/06/00 ) 

6 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle;

“...Amerika’da kaçak olarak bulunan CİA’nın danışman kadrosu içinde görevli Mehmet EYMÜR’ün “www.atin.org” adlı sitesindeki kara kalem ve çift meslekliler olarak tanımladığı, MİT ve JİTEM elemanlarını kod adlarını vererek deşifre etme yöntemine gittiği…,...Mehmet EYMÜR’ün internet aracılığıyla gerçekleştirdiği yayında, “Tunca” kod adlı JİTEM ajanı gazeteci üzerinden öncelikli hedefinin; kendisinin bugünkü konumuna sürüklenmesine neden olan görevliler olduğu…”

“…Jitem’ ci gazetecilerin Mesut YILMAZ ile Abdullah ÇATLI’nın birlikte olduğu fotoğrafı DYP’li bir milletvekiline ve ayrıca Akın BİRDAL suikastının azmettiricisi Semih Tufan GÜLALTAY ile Mesut YILMAZ’ın birlikte çekilmiş fotoğrafları Denizli milletvekili Kemal AYKURT’ a sattıklarının…”  belirtilerek, bu satış ile ilgili Tunca ve Baha isimli kişiler  arasında geçen;  “TUNCA: Son günlerde basında JİTEM ile ilgili haberlerden dolayı sıkıntıdayım. Biliyorsun ben de oraya bağlı çalışıyorum. Hanefi Avcı’nın ifadesi ile JİTEM zor durumda kaldı. Yapılanlar ortaya çıkarsa Cem Ersever’in öldürülmesi olayı da açığa çıkacak.” şeklindeki diyaloga yer verildiği,  Mehmet EYMÜR’ün bu deşifrasyonları yapmasının Türkiye’nin ulusal çıkarlarına vereceği zararın küçümsenemeyeceğinin…”  belirtildiği,

“Çözüm” başlığı altında; “…Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin Ulusal istihbarat mekanizmasını yeniden ve sıfırdan kurmasının kaçınılmaz bir zorunluluk olduğu, ancak bu girişimin son derece gizli tutulması ve siyasi, bürokrat, teknokrat ve hükümet kadrolarından habersiz yapılması, mevcut MİT kadrolarının yeni yapılanma içerisinde bulunmaması gerektiği, Türkiye’nin mevcut istihbarat örgütünü tümüyle ortadan kaldırıp, yeni üniteleri devreye sokmakla ülke içindeki ayrılıkçı/etnik/ fundamentalist / yıkıcı faaliyetlerin kaynağını da kurutacağı…” belirtilmiş, yazı sonunda “Saygılarımızla, İstanbul:14/06/00” yazdığı görülmüştür.

Kemalist Hareket / İstanbul, Eylül–2000  

18 sayfadan oluşan bu doküman Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

Türkiye Cumhuriyeti devletinin en büyük ihanet çemberi içine çekildiği, ihanet ve çıkar çeteleri fundamentalist örgütler, Mafia grupları, Gladiyo yapılanması ve uzantılarının devlet içinde kadrolaşabildikleri, bu nedenle ülkenin kurtulması için Türk gençliğinin “Kemalist hareket”ine ihtiyaç doğduğu, 

Türkiye Cumhuriyeti’nde içte yer alan ihanet şebekelerinin dış ülkelerin istihbarat örgütleriyle doğrudan bağlantılı olduğu, bu nedenle “Kemalist Hareket”in çeşitli ülkelerin istihbarat örgütleri ve bunların yerli işbirlikçilerini doğrudan gözetim altında bulundurması gerektiği, Kemalist hareket üyeleri içinden seçilecek olan uygun gençlerin çeşitli ülkelerin istihbarat örgütlerine sızması gerektiği, 

Kemalist hareketin kurulacak yasal bir dernek çatısı altında evrensel sivil toplum örgütü olarak faaliyete geçirilmesi, bu çerçevede ülke içinde olduğu gibi tüm dünya ülkelerinde örgütlenmesi gerektiği, Kemalist hareket derneğinin Kemalizm’i uluslar arası platforma taşımak zorunda olduğu,

Milli mücadele yıllarında Türk kadınlarının çok önemli ve özel bir yeri olduğu, Kemalizm ideolojisinin kadınlara büyük önem ve değer verdiği, bu nedenle bu hareketin liderinin erkek değil kadın olmasında büyük yarar olduğu, bu durumun uluslar arası platformda da dikkat çekici bir başarı sağlayacağı, belirtilmiştir.

“Yönetim sevk ve idare” başlığı altında; “…Kemalist hareket derneği merkezinin İstanbul’da olması gerektiği, Kemalist hareket derneği merkezinin, üretilen ve üretilecek olan “teorik, stratejik ve doktriner” argümanların yaşama geçirilmesi için propaganda merkezi olarak faaliyet göstereceği, Kemalist hareket derneği yönetiminin üretilecek “teorik, stratejik ve doktriner” argümanlar ile sağlanacağı, bu türden üretimlerin dernek dışında oluşturulacak 5 kişilik “gizli” bir komite tarafından yapılacağı, söz konusu gizli komite üyelerinin birbirlerini tanımasında herhangi bir sakınca olmadığı, fakat müşterek toplantılar düzenlenmesinin gizlilik prensibine aykırı olduğu, komite üyeleri ile dernek başkanı arasında iletişimi sağlayacak olan bir “köprü personel” olacağı, dernek başkanının talimatları köprü personelden alarak uygulamaya koyacağı, Dernek faaliyet ve girişimlerinin mevcut yasalara uygun olarak düzenleneceği, hukuka aykırı faaliyetlerin meşruluğa gölge düşüreceği, bu nedenle dernek çatısı altında yer alacak yöneticilerin hukuk platformundaki sicillerinin önemli olduğu, Günümüzde hemen hemen dünyanın her ülkesinde Türk nüfusunun bulunduğu, bu nedenle yurt dışında dernekler kurularak faaliyete geçirilmesi ayrıca dünyanın çeşitli ülkelerinde Türk’lerin kurduğu çeşitli dernek ve lobilerden azami ölçüde yararlanılması gerektiği, Kemalist hareket derneğinin sıradan bir sivil toplum örgütü olmadığı, meşru direnme hakkının en geniş biçimde hayata geçirileceği bir direniş hareketi olduğu, Kemalist hareketi derneğini oluşturacak yönetim kadrolarının gizli komite üyeleri tarafından seçilmesi gerektiği, Kemalist hareket derneği liderliğini üstlenecek kişinin süreç içinde çeşitli vesileler ile gizli komite üyeleri ile görüştürülmesi gerektiği, gizli komite üyelerinin çeşitli alanlarda Kemalist hareket derneği liderine “danışman” kadrosu olarak görevlendirilmesinin çok daha uygun olacağı…” 

“Sonuç” bölümünde; “…Dış güçlere kendilerini satmayı içlerine sindirebilmiş olanlar haricinde tüm Türk sanatçı, aydın ve bilim insanlarının Kemalist hareket derneği çatısı altında yer almalarının sağlanması gerektiği, çünkü kitleleri kolaylıkla etki altına alıp peşinden koşturmayı başarabilen yalnızca sanatçı ve entelektüel çevreler olduğu, Kemalist hareket derneğinin ivedilikle kurulup hayata geçirilmesi, bu hareketin finans kaynağını Türk işadamı, esnaf ve tüccarın yapması gerektiği…”  belirtilmiştir.

Kemalist Model Ulusal Gençlik Hareketi, Dinamik Ulusal Güç Birliği & Kuvayı Milliye Cephesi, Araştırma Gözlem Analiz Teori / İstanbul -29 EKİM 2000

61 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK, Ümit OĞUZTAN, Doğu PERİNÇEK ve Tuncay GÜNEY’den ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle;

“…Laikliğin ayaklar altına alındığı ve devlet eliyle “münevver yobaz” yetiştirildiği…,…totaliterlik merdiveni ile demokrasiye ulaşmaya yeltenenlerin önce faşizmin ardından Nazizmin ve sonuçta emperyalizmin kucağında kendilerini buldukları, bazılarının darağacında can verdiği, bazılarının zincir bozan günleri yaşadıkları, bazılarının da kalp krizi kuşkuları ile arkalarında “Ben zengini severim(!)” sloganını bırakarak bu dünyadan göçüp gittikleri…” 

“…Türkiye’nin bugünkü durumunun 1919 koşullarından daha vahim olduğu, gençliğin siyaset ve inançla birleşmesi durumunda ise; unsurlar ve koşullar gereği Türkiye’nin ve buna bağlı olarak dünyanın mutlak değişime gebe olduğu…,…Dinamik adı verilen bu çalışmada Türkiye Ulusal Güç Birliği Gençlik; Dinamik unsur olarak değerlendirildiği ve Türkiye’nin “ulusal güvenlik” çıkarlarına uygun doğrultuda değişim sürecinin başlatılmasını amaç edindiği…,…Aynı düşünceden yola çıkarak “Kuvayı Milliye Cephesi” adıyla sokaklardaki başı boş, amaçsız, işsiz ve umutsuz (lümpen) gençler ile tarikat okullarında rejim düşmanı haline dönüştürülen ve Ülkü Ocakları’nın etkisindeki gençliğin eğitilerek bilinçlendirilmesi hedeflendiği…,…Ayrıca Ulusal Güç Birliği’ne bağlı olarak Milli Mücadele yıllarında kurulan örgütlerin günümüzde yeniden kurulması ve faaliyete geçirilmesinin uygun görüldüğü…”

“…Ulusal Güç Birliği’nin liderliğini Kemalist ideolojiye gönül vermiş ve liderlik yeteneklerine sahip bir Türk kızının üstlenmesinin uygun görüldüğü…”

“…Atatürk’ün kurduğu ve ebedi başkanı olduğu C.H.P.’nin ne yazık ki işlevini yitirdiği, bu nedenle Türk siyasal platformunda yeni bir Atatürkçü partinin yer alma zamanının geldiği…” 

“Milli mücadele örgütleri” başlığı altında; “…Türkiye Cumhuriyeti devrimlerinin gerçekleştirilmesi ve tam bağımsız bir ülke yaratılması için, “Kemalist Örgütler” in oluşturulması ve ulusal gençliğin bu Kemalist ideoloji içersinde toplanması gerektiği…” 

 “Üniversite gençliği” başlığı altında; “…Üniversite gençliğinin doğrudan “Ulusal Güç Birliği”ni oluşturması gerektiği, günümüzde üniversite gençliğinin köktendinci akımlar ve sol ideolojiler tarafından kontrol altına alınmaya çalışıldığı, Türkiye’de 1950’lerden itibaren Atatürk devrimlerinden çok önemli ödünler verildiği, emperyalizmin ve gericiliğin birçok alanda güç kazandığı, 28 Şubat 1997 günü yapılan MGK toplantısının Türkiye için bir dönüm noktası olduğu, YÖK’ün kısmen de olsa fundamentalizme karşı tavır alması ve türban genelgesini uygulamaya koymasının olumlu gelişmeler olduğu, bunların yanı sıra hızla açılan taşra üniversitelerinin irticanın kalelerine dönüştüğü, oysaki üniversitelerin cumhuriyet devrim yasalarının uygulandığı kültür ve bilim kaleleri olması gerektiği, üniversitelerde mescit bulunmasının Anayasaya aykırı olduğu…” 

 “Sonuç” başlığı altında; “…Bu çalışmada “Ulusal Güç Birliği” merkezli Kemalist örgütlerin sağlıklı bir şekilde oluşturulmasının önemi ve gerekliliğinin dile getirildiği, 21.yüzyılda Cumhuriyet devrimlerinin ulusal gençliğe Milli Mücadele döneminden daha çok gereksinimi olduğu, özetle ulusal çapta Kuvayı Milliye ruhunun canlandırılması, örgütlendirilerek hayata geçirilmesi gerektiği…”  belirtilmiştir.

Dinamik Anti/Tez / İstanbul, Aralık–2000

6 sayfadan oluşan bu doküman Ümit OĞUZTAN ve Tuncay GÜNEY’den ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

“Ebedi Başkan Mustafa Kemal Atatürk”ün strateji dehasının örnek alarak hazırladığımız, Kemalist Model: “Ulusal Gençlik Hareketi” çalışmayı Dinamik adıyla tanımlamayı uygun görmüş, Ulusal Güç Birliği”ne ulaşmanın yolu olarak “Kuvayı Milliye” örneğinden yola çıkılması gerektiğini vurgulamaya özen gösterdiğimiz, 29 ekim 2000 tarihli tez Doğu Perinçek’ e iletilmiştir. Perinçek tarafından kaleme alınan “Ulusal Gençlik Birliği Üzerine Görüşler” adıyla ileri sürülen düşünceler, objektif olarak entelektüel birikim süzgecinden geçirildiğinde, örtülü anti/tez niteliği taşıdığı kendiliğinden ortaya çıkmaktadır.” dendiği, 

 “…Perinçek’in Dinamik’te net olarak dile getirilen konuları, kavram kargaşası varmışçasına eleştirdiği, Perinçek’in ulusal gençliği tekeli altına aldığı ve yıllarca kendi istemleri ve görüşleri doğrultusunda örgütleyerek politika ürettiği, eylemler gerçekleştirdiği ve böylece bugünlere gelebildiği, ulusal gençliğin örgütlenmesi Perinçek’in kontrolü dışında gelişir ise Perinçek efsanesinin son bulacağı, bunu bildiği içinde “dinamik” adı verilen projenin hayata geçirilmesinden endişe ettiği, bu nedenle “dinamik” çalışmasını eleştirdiği…” 

“…Doğu PERİNÇEK’ in “Cumhuriyet Devrimi İktidarı Projesi” ve “Devletin Yeniden Yapılandırılması” projeleri ile hedeflerine ulaşmayı amaçladığı…” belirtilerek Doğu PERİNÇEK hakkında eleştiriler dile getirilmiştir.

Genel Yapı 

5 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK’ten ele geçirilmiştir. Kemal ÖZDEN tarafından hazırlanan, Atatürkçü Düşünce Derneğinin (ADD) içinde bulunduğu durumu belirtir bir rapor mahiyetindeki bu dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

“…Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD) nin Türkiye’nin en büyük demokratik kitle örgütü olduğu, büyük kentlerin tamamında şubelerinin olduğu, Cumhuriyetin temel değerlerinin savunulması ve irtica ile mücadelede ‘Halk evleri’ tarzı bir misyon yüklenen tek mekanizma olduğu…” 

“Durum” başlığı altında; “…Derneğin bu misyonunu kuruluşunun ilk zamanlarında layıkıyla yerine getirdiği, ancak; irtica ile mücadelede Anıtkabir’e milyonları yönlendirebilen, mitingler düzenleyen ADD’nin son iki yıl içerisinde üzerine bir şal örtüldüğü…,…Özellikle son genel kurul toplantısı sonucu yönetime geçen kadronun bulunmuş olduğu görevin işlevini anlamadığı ya da farklı bir şekilde anladığı…”

 “Ne yapılabilir, ne yapmalı” başlığı altında; “…ADD’nin bugünkü yönetimden kurtulması gerektiği, Kemalist bir yönetime kavuşturulmasının hayati önem taşıdığı, 28 Şubat çizgisinin kamuoyunda güçlü kılınmasında ADD’nin başarılı ve etkin yegâne güç olduğu, Cumhuriyeti ayakta tutmak için “TSK’nın masanın bir ayağı, diğer ayağının ise güçlü ve etkin ADD yönetimi” olacağı, çünkü TSK bünyesiyle anlaşmazlık halinde olan bir ekibin ADD’de başarılı olmasının beklenemeyeceği…” yazdığı anlaşılmıştır. 

“ÜSİAD-Sayın Kemal ÖZDEN-Rumeli CD. No:5/2 Şişli/Nişantaşı/İSTANBUL” başlığı altındaki yazının bir önceki “genel yapı” isimli dokümana cevap niteliğini taşıdığı ve “Sayın Kemal ÖZDEN” hitabıyla başlayarak, Atatürkçü Düşünce Derneği’nin faaliyetlerinin özellikle dış istihbarat örgütleri ile mevcut rejime karşı yıkıcı/bölücü grupların dikkatini çektiği, bu nedenle emperyalist güç odaklarının hedefi haline getirildiği…,… psikolojik savaşın en ucuz, en etkin ve başarıya ulaştıran en kısa yolunun sivil toplum örgütleri olduğu, bu nedenle Türk kamuoyundaki Kemalist prensip ve düşüncelerine sahip kişilerin ADD çatısı altında yoğunlaştığı, bu durumun son derece sevindirici ve onur verici olduğu…,…bu nedenle ADD yönetim kademelerindeki şahsiyetlerin, vizyona yansıyan değil gerçek portrelerinin önem arz ettiği ve bu yapı içerisinde provokatör yapılanmalara asla izin verilemeyeceği…,…ADD’nin kuruluş aşamasından günümüze kadar tüm faaliyetlerinin sanıldığının ötesine büyük bir dikkat ve ciddiyetle izlendiği, bundan sonraki çalışma, yöntem ve amaçlananların kaçınılmaz olarak izleneceği ve gereğinin yerine getirileceğinin…”  belirtildiği anlaşılmıştır. 

USİAD, Ulusal Sanayici ve İş Adamları Derneği / İstanbul–12 Nisan 2000

6 sayfadan oluşan bu doküman Ümit OĞUZTAN ve İşçi Partisi İstanbul İl Örgütü binasında yapılan aramada ele geçirilmiştir. 

 “Amaç” başlığı altında; “…USİAD’ın, global finans kaynaklarının, ulusal üretimi önce kilitleyip ardından da tümden işlemez ve başarısız kılma hedefinin karşısında, yeni bir güç olarak çıkartılmaya çalışıldığı…,…Henüz kuruluş sorunlarını tam anlamıyla aşamamış olmasına rağmen USİAD’ın “yerli malı” üretimi ve kullanımı mesajından yola çıkarak girişimlerde bulunmuş olmasının ayrı bir önem ifade ettiği…,…Tüm bu olumsuz gelişmeler karşısında USİAD’ın yerinde ve gerekli bir adım attığı, bu anlamda desteklenmesi, teşvik edilmesi, rota belirlenmesinde yardımcı olunması gerektiği…” 

“Sorunlar” başlığı altında; “…USİAD’ın en önemli ve en büyük sorununun, mevcut ekonomik yapı içinde diğer sanayici ve işadamları örgütlerine karşı sergilediği farklı söylem ve ideallerinden dolayı girişimlerinde karşılaştığı engeller olduğu…” 

“Sonuç” başlığı altında; “…USİAD’ın faaliyetlerinin ulusal çıkarlara uygun alanlarda desteklenmesi, sorunlarına çözüm yollarının tespit edilmesi, aynı alandaki karşı sivil toplum örgütlerinin desteği ve işbirliğinin sağlanması gerektiği…,…ilişkinin “örtülü” bir biçimde sürdürülerek geliştirilmesi ve desteklenmesinin ülke çıkarları adına yararlı olduğu görülen USİAD’ın göstereceği performansın aynı zamanda ekonomik alandaki aksiyonlar karşısında reaksiyon odağı olarak değerlendirilmesi gerektiği…,…USİAD’ın Türkiye’deki fundamentalist ekonomik açılımlar karşısında ekonomik alanda operasyonal faaliyetlerin etkisiz kılınmasında önemli rol üstlenmesinin uygun görüldüğü…”  belirtilmiştir.

Panzehir, Etnik/Bölücü Operasyonların Tasfiyesi, Kürt Hareketi ve Türk-Kürt Kardeşliği / İstanbul– 27 Mart 2000

15 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’ dan ele  geçirilmiştir. Bu doküman Ergenekon Pkk/Kongra-Gel Terör Örgütü bağlantısının anlatıldığı bölümde özetlenmiştir. 

Fabrikatör, Gözlem&Analiz / İstanbul-Şubat 2000

27 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’ dan ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde; 

“…Bu çalışma, “fabrikatör” tanımlaması uygun görülen hukuk doktoru Doğu Perinçek ve Aydınlık Grubu’nun toplumsal, siyasal, kültürel ve ekonomik alanlarda “açık faaliyetleri” gözlemlenerek elde edilen veriler ışığında; objektif değerlendirme prensiplerine sadık kalınarak hazırlanmış bir analizdir…”  

“… Marksist ideolojiyi ve Mao Zedung’un yolunu benimseyip savunan Perinçek ve Grubu, uyguladıkları siyasette çok açık bir biçimde Kemalizm’in Sancaktarı ve Kalesi durumunda görülmektedir.  Mao Zedung siyaseti, yöntemleri yerine, Kemalist yöntemler sergilemeye özel bir çaba göstermektedir. Ki; sergilenen bu siyasi yöntemin bir benzeri dünyanın hiçbir ülkesinde eşine rastlanılmamış bir “Sol” hareket örneği ortaya koymaktadır. Bu türden siyaset örneği, yalnızca siyasal “fundamentalizm” de vardır. Bilindiği üzere siyasal fundamentalizm literatüründe bu yöntem: “takiyye” olarak tanımlanmaktadır ve Türkiye için, yaşanan bir gerçektir…”

“…Perinçek’in yöntemleri ise; “uzun yürüyüş” olarak tanımlanan, uzun vadeye yayılmış, belirlenen hedeflerin örtülü stratejik plânlamaları olarak özetlenebilir. Nihaî hedefin belirlenebilmesini engelleyici olan bu yöntem, her türden örtülü faaliyete zemin hazırlayıcı çok özel bir metottur…”

“…Toplumun duyarlı olduğu her konuda provakasyonların oluşumuna zemin hazırlanmasının sağlanması, her şey olup bittikten sonra da provokasyonu gerçekleştirenlerin deşifre edilmesi yöntemi ana prensipler arasındaki değişmez bir biçimde her dönemde yerini korumuştur. Provokasyon amaçlı faaliyetlerin tümünde “skandal” örtü işlevi görmektedir. Eylemlerde sergilenen skandallar, gerçekte seçilen hedefi ve belirlenen amacı örtmekte, böylece eylemlerin çözümlenmesi engellenebilmektedir…”

“…Perinçek ve Grubu, her konuda olduğu gibi istihbarat verileri toplanmasında da çok titiz bir ihtiyat sergilemektedir. Yapılan çalışmaların hukuk normlarına uygunluğu sağlanabilmesi için, her dönemde yayın şirketi faal tutulmuştur. Gazete ve dergi yayıncılığının doğal gereği olarak kişi ve kurumlardan bilgi akışı sağlanmış, elde edilen veriler stratejik materyallere dönüştürülerek yayıncılık ve hukuk prensiplerinin sınırları zorlanarak ideolojik amaçlar doğrultusunda, yüksek tahrip gücüne sahip bir silah gibi kullanılmıştır…,… Perinçek ve Grubu’nun yayın faaliyetleri içinde yer alan istihbarat toplama çalışmaları, gazeteciliğin doğal sınırları içinde varsayılamaz. Çünkü, disiplinli bir biçimde sürdürülen arşiv çalışmaları içinde MİT ve Genelkurmay Başkanlığı’nın “çok gizli” belgeleri de yer almaktadır…, …Özellikle kişilere yönelik ciddi bir arşiv bulunmaktadır. Bu arşivde yer alan bilgi ve belgeler, genellikle skandal içerikli provokasyonlara yönelik faaliyetler için bitimsiz bir kaynak durumundadır….” 

“…PKK Genel Sekreteri Abdullah Öcalan ile dr. Doğu Perinçek, Bekaa vadisindeki PKK kampında görüşmüşlerdir. Ayrıca, Abdullah Öcalan’ın yakalanarak Türkiye’ye getirilmesi ve İmralı Cezaevi’ne kapatılması ile başlayan süreç içinde Öcalan’ın avukatları ile Dr. Doğu Perinçek arasında başlayan teori ve düşünce alış verişi dikkat çekicidir…”

“…Doğu Perinçek ve Grubu iktidar olmaya yönelik bir siyasi çizgi oluşturmak yerine, sistem içinde “örgütlenmeye” yönelmiş, bu yöntemi ideolojilerine ve iktidara gelebilmeye uygun olabilecek tek yol olarak benimsemişlerdir…,……Perinçek’in uyguladığı muhalefet siyasi anlamda mevcut rejim karşıtıdır. Mevcut rejime “karşı devrim”den yana olduklarını açıklıkla ortaya koyan Perinçek, sisteme entegre olmak, aksayan yönlerinin olumlu gelişmeler doğrultusunda yeniden düzenlenmesi doğrultusunda değil; sistemin artık işlemez bir duruma girdiğini, ömrünü tamamladığı görüşünü benimsetmeye çalışacak anlamda muhalefet eylemleri uygulamaktadır…” 

“…Perinçek, uyguladığı siyasi çizgi ile geniş halk kitleleri ile rejimin kurumları için, “antipatiktir”. Bu antipatinin sempatiye değilse bile hoşgörüye dönüşebilmesinin sağlanması için uygun görülen yöntem Kemalizm’e sahip çıkmak olarak saptanmıştır…” 

“…Kaynak yaratılması girişimlerinin tümü gizlidir. Siyasi parti içinde yer alan hiçbir üye partinin kaynaklarını bilememektedir. Görünürde üyelerin aidatları, yayıncılık faaliyetleri dışında hiçbir finansal kaynağa sahip görünmemekle birlikte bir çok ticari şirket faaliyete geçirilmiş, yurt içi ve yurt dışında ticari girişimler sürdürülmektedir. Çin ve Federal Almanya gibi ülkeler ile ticari ilişkiler içinde olan şirketlerden pek çok gelir elde edilmektedir…”

“Genel değerlendirme ve öneriler” başlığı altında; “…Objektif olmaya özen gösterilerek özetle ifadeye çalıştığımız veriler ışığında, 21. Yüzyıl Türkiye’sindeki Türk siyaset yelpazesi içinde Dr. Perinçek ve Grubu ulusal çıkarlar göz önüne alındığında olumlu bir siyasetçi olarak tanımlanamamaktadır. Varlığını provokasyon eylemleri ile kendi görüşüne sahip etkin kadroların tasfiyesine bağlı olarak sürdürebilen Perinçek, bugüne değin aydınlatılamamış ve aydınlatılmış pek çok olumsuz gelişmenin içinde görülmüştür. Perinçek’in gelişen ve değişen dünya ve ülke koşulları içinde hangi yönden eseceği belirsiz rüzgârlara göre yelken açan, varlığını sürdürebilmek adına her türden güç odağı ile işbirliğine yönelebilen yapısı ile Türk siyasetinde ne gibi gelişme ve sonuçlara neden olabileceği geçmiş dönemlerindeki eylem ve girişimleri ile belirgindir. Perinçek, net olarak gazeteci portresi değildir. Yine net olarak bir alışılagelmiş bir siyasetçi portresi çizmemektedir. Perinçek’in, ticaretten, teoriye, dış güç odaklarından, provakasyona ve illegaliteye açılımlar yapabilen çok geniş bir yelpaze içinde yer aldığı gözlemlenmiştir. Ayrıca, Perinçek’in yolun başındaki yandaşlarının bugün yanında bulunmayışları da ayrı ve çok önemli bir konudur. Perinçek’in önemle üzerinde durması sonucu, günümüzde her yayın organında üst düzeyde bir elemanının bulunuyor oluşu ise; başlı başına üzerinde düşünülmesi ve araştırma yapılması gereğini işaret eder niteliktedir.”                                                                                               

“Saygılarımızla” yazmaktadır. 
İşçi Partisinin Türk ve Kürdü Birlikte Örgütleme Tasarımı, Analiz / İstanbul–7 Nisan 2000

8 sayfadan oluşan bu doküman Doğu PERİNÇEK, Tuncay GÜNEY ve Ümit OĞUZTAN’dan ele geçirilmiştir. İşçi Partisinin Türk ve Kürdü birlikte örgütleme tasarımı çalışmasına cevap niteliğindeki bir analiz olduğu anlaşılan bu dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

“İki Karşıt Program Ve İki Karşıt Örgütlenme Modeli” başlığı altında;  “…Batı devletleri ve işbirlikçileri, Kürdistan Teali Cemiyeti – PKK örgütlenme modelini dayatıyorlar. Bu anlayışa göre Kürt halk kitleleri Türklerle aynı partide örgütlenemez. PKK şu veya bu biçimde yasallaştırılmalı ve tepeden denetim altında tutulmalıdır. Kürt halkı ayrı siyasal partide örgütlenerek batının denetiminde kalmalıdır…,…Türkiye’nin ulusal güçlerinin Türk Kürt kardeşliğini esas alan örgütlenme modeli ise milliyetlere göre örgütlenmeyi reddediyor, Türk ve Kürdü Kurtuluş Savaşı yıllarındaki Müdafaa-i Hukuk Cemiyeti deneyiminde ve bugün İşçi Partisi önderliğinde olduğu gibi birlikte örgütlenmeyi savunuyor. ..,…Aynı örgütlenme bugün Türk ve Kürdün siyasal partisini birbirinden ayırmaktadır; böylece yarın devlet olarak birbirinden ayırmanın zeminini korunmaktadır. Aynı örgütlenme modelinin hiçbir ilerici ve özgürlükçü mantığı yoktur. Bu modelin doğal sonucu ayrı devlettir….” yazdığı,
Bu yazıların altında “…Doğu PERİNÇEK’in bu görüşlerinin yerinde olduğu…” belirtilmiştir. 

“Birlikte Örgütlenme Eğilimini Güçlendiren Etkenler” başlığı altında; “…Apo’nun Kemalist Devrimi, Atatürk’ü ve Türk-Kürt birliğini savunan açıklamaları halk içinde olumlu etkide bulundu savu ve görüşünün gerçekle hiç örtüşmediği”  belirtilmiştir. “…Öcalan’ın yakalanışı ve güvenlik güçleri karşısındaki tavrının görüntülü bir biçimde kamuoyuna yansıması ile birlikte ortaya garip bir “paradoks” çıktığı, o tarihten itibaren de Abdullah ÖCALAN’ın hiçbir sözünün öneminin ve etkisinin kalmadığı, bu ve benzer söylemlerin Abdullah ÖCALAN’ın bir lider olarak kullanılmasında direnç göstermeyi amaçladığı…”  belirtilmiştir. 

“Birlikte örgütlenme için politika ve önlemler” başlığı altında; “…Halk önderleri ve halk Kürt sorununda çözümün Ankara’dan geleceğini gördüğü gün, yüzünü Ankara’ya çevirecek ve çözümü Türk kardeşleriyle birleşmekte görecektir….”  yazdığı, 

Bu yazının altında “…PERİNÇEK’in bu görüşünün doğru olduğu, Kürt sorunun çözümünün Ankara’da olduğu, fakat bu soruna Türk-Kürt tanımlamalarıyla yaklaşarak çözüm bulunamayacağı, yaranın daha da büyüyeceği…”  belirtilmiştir. 

“… Türk ve Kürtleri birlikte örgütleme görevinin yerine getirilmesinde motor rolünü Türkiye’nin batısı oynayacaktır.” 

Bu yazının altında “…21. yüzyılda halen Türkiye’nin batısı ile doğusu tanımlamalarının kullanılmasının çok acı olduğu, bu ifadenin bile Türkiye’nin bölünmesine yol gösteren bir anlam taşıdığı…”  belirtilmiştir.

“…Türk ve Kürdü birlikte örgütlemede en önemli etken, Kurtuluş Savaşımızın ortak iktidar ilkesini hayata geçirmektir.” 

Bu yazının altında “…Bu ifadelerin Kurtuluş Savaşı prensipleri, Atatürk ve bağımsız Türkiye Cumhuriyeti üzerinde kurulmuş tuzak olduğu, Atatürk’ün Cumhuriyet Devrim rejimini “ortaklıklar” ile kurmadığı…”  belirtilmiştir.

“Sonuç ” başlığı altında; “Doğu PERİNÇEK’ in “Türk ve Kürdü birlikte örgütleme tasarımı” projesinin Türkiye’nin Güneydoğu bölgesinde yaşanan acılara son verecek bir reçete olmadığı, daha çok kendisini ve partisini iktidara taşıyabilecek çözüm arayışları çalışması olduğu, Fakat ortaya attığı çözüm yollarının Türkiye’nin mevcut rejimini tehlikeli bir biçimde sıkıntıya sokabileceği, soruna baştan itibaren Türk-Kürt tanımlamaları ile ele alınarak ayrımcılık yapıldığı, diğer taraftan her iki taraf arasında kurulması planlanan, düşlenen ve gerçekleştirilebileceği vaat edilen “ortaklık” tan söz edilmesinin “etnik bölünmeyi” kabullenmek demek olduğu, bu tuzağı kuran siyasi partinin Güneydoğu bölgesinde PKK-HADEP-DEP tarafından sırtı sıvazlanarak destekleneceği, ayrıca dış ülkelerin istihbarat örgütleri ve siyasetçilerinin de destekleyeceği, çünkü Türkiye Cumhuriyeti toprakları içinde yeşerecek “etnik bölünmenin” öteden beri arzulanan bir oyun olduğu…”  belirtilmiştir. 

Reaksiyon, Etnik/Fundamentalist/Bölücü/Yıkıcı Unsurlar, Analiz ve Tasfiye Projesi / İstanbul-Kasım 1999

35 sayfadan oluşan bu doküman Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’dan ele geçirilmiştir. Dokümanın bazı bölümlerinde özetle; 

 “Analiz amacı” başlığı altında; “…Reaksiyon adlı bu analiz/projenin amacı Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren Ergenekon’un milli mücadele girişimlerinden günümüze Türkiye Cumhuriyeti’nin varlığını tehdit etmekte olan etnik, fundamentalist, bölücü ve yıkıcı unsurların kaynak ve hedeflerini belirlemesiyle tasfiye edilmesine katkıda bulunabilmektir...”  

“İstihbarat ve analizin önemi” başlığı altında; “… aynı resmi istihbarat kadroları, sözde devlet içine sızmış ve devleti ele geçirmeyi başarmış “çeteler” hakkında kendi aralarında dahi traji/komik gelişmeler sergileyip devletin resmi birimlerinin raporlarında yer almışlar, Devlet Güvenlik Mahkemelerindeki “sanık” ve “tanık” sandalyelerine oturarak kamuoyu ve tarihe malolmuşlardır…,…Ülke dışından ulusal varlığı dinamitleme girişim ve faaliyetleri hakkında, gereken çok önemli istihbarat verileri MİT’e akmamış olmalıdır ki; bugün Türkiye Cumhuriyeti ekonomik bağımsızlığını yitirebilmiş, siyasal bağımsızlığı tartışılır duruma düşmüş, ülke topraklarının bir bölümü kopartılma aşamasına gelinmiş, Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne etnik/fundamentalist/bölücü/yıkıcı unsurların militanları milletin vekili olarak girebilmiştir…”   

“Günümüz Türkiye’si” başlığı altında; “…seçimlerle çeşitli baskı gruplarının oluşturulduğu ve bu baskı grupları ile Türkiye Büyük Millet Meclisine yön verildiği, Türkiye’de fundamentalizmin hükümet olabildiği, ayrıca etnik/fundamentalist/bölücü/yıkıcı unsurların örgütlenmesine sivil toplum örgütlenmesi adının verildiği…” 

“Siyasi partiler” başlığı altında; “…Türk siyasal yaşamında etnik/fundamentalist/ bölücü/yıkıcı gruplar tarafından organize edilen siyasi partiler oluşturulabildiği ve bu partilerin Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne girmelerinin sağlandığı, Hangi görüşü savunurlarsa savunsunlar siyasi liderlerin eğitimlerini ülke içindeki dış ülke okullarında ya da dış ülkelerde emperyalizmin güç odaklarının sağladığı burslarla tamamlamış oldukları…”  

“Eğitim” başlığı altında; “ …Türkiye’de eğitimin fundamentalist grupların legal kurumları olan bazı vakıfların kontrol ve denetimine geçtiği, bu çalışmaların uygulamaya konduğu dönemlerde, istihbarat organı MİT tarafından fark edilmemiş olmasının düşündürücü olduğu…”  

 “Çözüm” başlığı altında; “…1924 Anayasasının değiştirilmesiyle başlayan süreçte Türkiye Cumhuriyetinin bağımsızlığını ve toprak bütünlüğünü ortadan kaldırmaya yönelik girişimlerin uygun zemin bulmalarına kapı açıldığı, 1924 Anayasası yeniden yürürlüğe konmadıkça Türkiye’nin içinde bulunduğu ekonomik, siyasal, toplumsal, kültürel sorunlardan kurtulamayacağı, Etnik bölücü unsur olarak Türkiye’nin önündeki en büyük sorunlardan birisinin Kürt sorunu olduğu, Türkiye’nin mevcut siyasal otorite ile bu sorunun üstesinden gelebilmesinin mümkün olmadığı, milli mücadele yıllarında Türk/Kürt kardeşliğini en iyi silahlı kuvvetlerin düzenlediği, bugün için de şartların bunu gerektirdiği, askeri müdahalelerin demokrasinin askıya alınması olarak savunulabileceğini fakat her ülkenin silahlı gücünün varlık nedeninin ülke bağımsızlığını ve bütünlüğünü korumak olduğu…”  belirtilmiş,

Yazının sonunda ise “Saygılarımızla Strateji Grubu” yazdığı, “Strateji Grubu” yazısının üzerinin karalandığı görülmüştür. 

ÖRGÜT DOKÜMANLARI DEĞERLENDİRMESİ;

Şekil olarak, tamamına yakın kısmı kapak tasarımlarının, seçilen yazı karakterlerinin benzerlik gösterdiği, yine tamamına yakınının üzerinde hazırlanma tarihi olabileceği değerlendirilen belirli bir tarih yazdığı, birçok dokümanın giriş gelişme ve sonuç bölümü şeklinde belirli bir akademik düzende yazıldıkları ve yazı metinlerinin sonunda “Saygılarımla” veya “Saygılarımızla” , “Strateji grubu” ibarelerinin bulunduğu, kapak tasarımlana “Analiz/Strateji/ Gözlem/Operasyon projesi/Teori/Araştırma” gibi başlıklar eklenilerek çalışmaların sınıflandırıldığı görülmüştür. 

İçerik olarak; anlatım üsluplarının benzerlik gösterdiği, birçok dokümanın üst makama hitaben yazılmış araştırma, gözlem ve analizleri içeren, bilgi birikimi yüksek kişilerce hazırlanabilecek resmi çalışma raporu şeklinde olduğu anlaşılmıştır. 

Dokümanların, üzerlerinde yazılı tarihlere göre tamamına yakınının 1999 ve 2000 yılları içersinde hazırlandığı, ilk olarak metni içerisinde “Ergenekon’un re-organizasyonuna katkıda bulunmak amacıyla hazırlandığı” yazılı Ergenekon dokümanının yazıldığı, diğerlerinin ise Ergenekon dokümanında belirtilen amaç ve hedefler doğrultusunda hazırlandığı, 

Örneğin, Ergenekon dokümanında, sivil açılımlardan bahsedildiğinden “Lobi”, kimyasal ve biyolojik silah üretimi yapılmasından bahsedildiğinden “NBC Silahları Üretim Analizi”,  Medya kuruluşlarının kontrol altına alınması ve örgütün kendi medya kuruluşlarını oluşturmasından bahsedildiğinden “Ulusal Medya 2001”, “Kanal 6 Analiz”, “Televizyon Analiz”, “Dergi” çalışmalarının yapıldığı, bu tespitin diğer dokümanların önemli bir kısmı için de geçerli bulunduğu, 

 Veli KÜÇÜK’ ten ele geçirilen dokümanların genel olarak orijinal ciltli, bir kısmının mavi ve yeşil kâğıt üzerine yazılı, diğer kişilerden ele geçirilen dokümanların ise fotokopi ya da dijital ortamda oldukları, Veli KÜÇÜK’ ten ele geçirilen bir kısım dokümanlar üzerinde el yazısı ve karalamaların olduğu, diğer kişilerden ele geçirilen fotokopiler üzerinde de bu işaretlerin aynısı ile bulunduğu görülmüştür. Buna göre örgütün oluşumunu gösteren bu dokümanların orijinallerini Veli KÜÇÜK’ ün sakladığı, diğer kişilerin ise Veli KÜÇÜK’ ten temin ettikleri anlaşılmaktadır.

Sonuç olarak, dokümanların örgütsel yapının almış olduğu kararların deklare edilmesi, örgüt amaçlarının güncellenmesi, alınan kararların hayata geçirilmesi ve örgütün stratejilerinin üyelerine duyurulması için hazırlandığı, en önemlisinin Ergenekon dokümanı olduğu, diğerlerinin bu dokümanda belirlenen örgütün amaç ve stratejilerine uygun olarak ve birbirlerinin devamı şeklinde hazırlandığı anlaşılmıştır.

Tuncay GÜNEY kendisi ile İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünde 2001 yılında yapılan mülakatta evinde yapılan aramada da bulunan bir kısım dokümanlar ile ilgili olarak özetle; Bu belgelerin Ergenekon Örgütünün yeniden yapılanmasının bir tasarımı olduğunu, Doğu PERİNÇEK in “Yeniden Yapılanma” diye bir teorisinin olduğunu, Veli KÜÇÜK’ün onu genişleterek tasarı haline getirdiğini, Lobi çalışmalarını Doğu PERİNÇEK, Ümit OĞUZTAN, Adnan AKFIRAT ve kendisinin de katıldığı bir ekibin yaptığını, son şeklini ise Veli KÜÇÜK’ün verdiğini,  Ergenekon’un yeniden yapılanmasıyla ilgili tezi Doğu PERİNÇEK, Hasan YALÇIN, Deniz BİLGE, Emekli Albay Suphi KARAMAN ile birlikte hazırladıklarını, Mafyanın yeniden örgütlenmesi konulu çalışmayı da Doğu PERİNÇEK ve Ümit OĞUZTAN’ın hazırladığını söylemiştir. 

ELE GEÇİRİLEN SİLAHLAR;

Oktay YILDIRIM’ dan 27, Fikret EMEK’ ten 12 adet olmak üzere;  toplam 39 adet el bombası ele geçirilmiştir. 

Oktay YILDIRIM’ dan elde edilen,  üzerinde  “Raptiye 1920” ve “Mühimmat İstif Kartı”, “Stok No:87, MEA”, “Kapsül Kutusu 50’lik” ibreleri yazılı, her iki tarafında taşıma halatları bulunan yeşil renk kapaklı ahşap sandık içindeki 27 adet el bombası ve Fikret EMEK’ ten ele geçirilen 12 adet el bombası için verilen ekspertiz raporlarında özetle ;   “… El bombalarının askeri amaçlar için üretilen mühimmatlardan olup, piyasada temininin mümkün olmadığı, bu tür mühimmatları çeşitli yollarla ele geçiren şahısların terör amaçlı ve şahsi menfaatler doğrultusunda kullanmakta oldukları, el bombalarının piminin çekilerek ilgili hedeflere atılmasından sonra meydana gelen patlamalardan dolayı canlılar üzerinde öldürücü yaralayıcı, cansızlar üzerinde ise yakıcı yıkıcı tahrip edici özelliğe sahip olacağı fakat söz konusu el bombaların kullanılmadan operasyon sonucu elde edildiğinden dolayı TCK’ nun 174 ve TCK’ nun 6136 kanuna 2478 sayılı kanun ile eklenen Ek-5 maddesinde mütalaa edileceği…”  yine parmak izi araştırması sonucu verilen ekspertiz raporunda özetle “…olay yerinde elde edilen şeffaf bant yapışkan yüzeyinde Oktay YILDIRIM’ ın sağ el işaret ve sol el işaret 2 parmak izlerinin aynısı olduğu…” belirtilmektedir.
Makine ve Kimya Endüstrisi Kurumu Mühimmat Fabrikası Müdürlüğü özetle; Sorulan el bombalarının değişik tarihlerde Kara Kuvvetleri Komutanlığı ve Jandarma Genel Komutanlığı’na verildiğini belirtmiştir. 


Kara Kuvvetleri Komutanlığı 1.Ordu Komutanlığından alınan yazıda; Oktay YILDIRIM’ın Astsb.Lv.Kd.Bşçvş. rütbesiyle görev yaptığı 6’ıncı Mot.P.A.K.lığı (Hasdal/İstanbul)’dan 01 Nisan 2005 tarihinde malulen emekliye ayrıldığı, halen Türk Silahlı Kuvvetleri Bünyesinde görevli olmadığı, bu nedenle kendisine herhangi bir görev verilmesinin söz konusu olmadığı, mühimmat istif kartının, Türk Silahlı Kuvvetlerinde kullanılan (Stok No:918) standart mühimmat istif kartı olduğu, 15.06.1997 tarihinde sayım maksatlı olarak işlem gördüğü,Mühimmat istif kartı üzerinde en son işlem yapan şahsın kimliğine ilişkin bir ibare bulunmadığı,mühimmat istif kartının üzerine takılı olduğu ve ele geçirilen mühimmatın taşınmasında kullanıldığı anlaşılan sandığın, Türk Silahlı Kuvvetlerinde el bombalarının taşınmasında ve depolanmasında kullanılan orijinal mühimmat sandıkları ile benzer özelliklere sahip olduğu, ele geçirilen mühimmatın TSK’dan çalınıp çalınmadığı ile ilgili olarak herhangi bir belge ve soruşturma evrakına rastlanılmadığı, bu kapsamda (E) .Lv.Kd.Bşçvş.Oktay YILDIRIM’ın görev yaptığı Hasdal Kışlasında mühimmat sayımları yapıldığı ve envanterde bulunan mühimmatın tam olduğunun anlaşıldığı, el bombalarının iki adedinin, Türk Silahlı Kuvvetleri envanterinde de bulunan MKE (Askeri fabrika) yapımı savunma el bombası olduğu, 4 adedinin Türk Silahlı Kuvvetleri envanterinde de bulunan DM 41 el bombası, 3 adedinin ise ABD menşeli içten dilimli savunma el bombası olduğu, iki adedinin Türk Silahlı Kuvvetleri envanterinde de bulunan ABD menşeli dıştan dilimli savunma el bombası olduğu, bu malzemelerin ordu malı olup  olmadığı konusunun ayrıca ve ayrıntılı olarak incelenmesinin gerektiği bildirilmiştir. 

Fikret EMEK’ ten; 11 kg. C–3 patlayıcı, 1160 gr. tahrip kalıbı, 1 adet gaz bombası, 10 adet fünye, 5 adet işaret fişeği, 3 adet sis bombası, 21 adet TNT kalıbı, 1 adet yangın bombası, 84 adet kapsül, 24 adet ateşleme çakmağı, 50 metre infilak fitili, 35 adet çeşitli boylarda infilak fitili, 1 adet eğitim bombası, 2 adet demir çubuk içerisinde patlayıcı, 18 gr. Emolite marka patlayıcı, 13 cm uzunluğunda infilak kapsülü için irtibat fitili, 3 adet Golden ibareli plastik tüp içerisinde hidrolik asit, ele geçirilmiştir. 

Fikret EMEK’ ten elde edilen patlayıcı ve ilgili malzemeler konusunda verilen ekspertiz raporunda; “…Organize suç örgütleri ve terör örgütlerinin illegal yollarla bu tip malzemeleri ele geçirerek çıkar grupları üzerinde yıldırma, şantaj ve baskı kurma eldeki mevcut patlayıcı malzemelerle kişinin niyetine bağlı olarak istenilen güçte fabrikasyon ve el yapımı, bombanın yapılabileceği, bu tür patlayıcı maddelerin emanet ve uygun olmayan depolama şartlarında bulundurulması ve saklanması sakıncalı olduğundan imha edilmesi gerektiği eldeki mevcut patlayıcıların kullanılması halinde canlılar üzerinde öldürücü ve yaralayıcı, cansızlar üzerinde maddi hasarlara sebep vereceği 6136 sayılı kanuna 2478 sayılı kanunla eklenen EK-5 maddesi kapsamında mütalaa edileceği.”  belirtilmektedir. 

Makine ve Kimya Endüstrisi Kurumu Mühimmat Fabrikası Müdürlüğü özetle; Sorulan el bombalarının 10.03.1978 tarihinde Kara Kuvvetleri Komutanlığı ve Jandarma Genel Komutanlığı’na verildiğini belirtmiştir. 

Kara Kuvvetleri 1. Ordu Komutanlığından alınan yazıda; Ele geçirilen 5 adet taarruz tipi, 5 adet savuma tipi, 2 adet tapası üzerinde takılı bomba ve 10 adet çinko kutu içerisinde bulunan MKE yapımı ateşleme tapası ile 12 adet TNT kalıbı, 1 adet uçaksavar makineli tüfek mermisi, 1 adet G–3 piyade tüfeği mermisi ile 21 adet boş kovanın askeri mühimmat ve malzeme olduğu ve 1. Ordu Komutanlığına teslim edilmesi gerektiği belirtilmiştir. Buna göre malzemelerin askeri mühimmat olması sebebi ile askeri görevlilere teslim edilmiştir. 

Muzaffer ŞENOCAK’ tan, 3 adet Golden ibareli plastik tüp içerisinde hidrolik asit, 13 cm uzunluğunda infilak kapsülü için irtibatlık fitili, 18 gr. gri renkli madde, ele geçirilmiştir.

Muzaffer ŞENOACAK’ tan elde maddeler için aldırılan ekspertiz raporunda; “…Elde edilen bulgu ve delillerin belli bir düzenek içersinde bir araya getirilerek el yapısı bir bomba yapılabileceği ateşleme sisteminin fitil ateşlemeli el yapımı bomba yapılabileceği söz konusu metaryallerin belli bir düzenek içersinde hazırlanıp kullanıldığında canlılar üzerinde öldürücü yaralayıcı cansızlar üzerinde ise yakıcı yıkıcı ve tahrip edici özelliğe sahip olduğu TCK 174. Maddesi kapsamında mütalaa edilebileceği…”  belirtilmiştir. 
Fikret EMEK’ ten 2, Vedat YENERER’ den 1 adet olmak üzere;  toplam 3 adet uzun namlulu tüfek ele geçirilmiştir.

Fikret EMEK ve Vedat YENERER’ den elde edilen silahlar için aldırılan ekspertiz raporunda; “…Silahların 6136 Sayılı Kanunun 12/4 maddesi kapsamında vahim nitelikli yasak silahlardan oldukları…” belirtilmiştir.

Ali YİĞİT, Emin Caner YİĞİT, Yusuf GÖRÜM,  Tanju OKAN, Hüseyin Gazi OĞUZ, Mahir Çayan GÜNGÖR, Aydın GERGİN, Yusuf TUNCER, Asım DEMİR, Mehmet Murat YÜCEL, Aydın YÜKSEK ve Ergün POYRAZ’ dan 1 er adet, Hayrettin ERTEKİN’ den 4, Sami HOŞTAN’ dan 3, Fikret EMEK’ ten 2 adet olmak üzere;  toplam 21 adet ruhsatsız tabanca ve toplam 1074 adet dolu fişek ele geçirilmiştir. 

Bu silahlar konusunda aldırılan ekspertiz raporlarında “…Silahların 6136 Sayılı Kanun kapsamında oldukları, ancak aynı kanunun 12/4 maddesi kapsamındaki vahim nitelikli yasak silahlardan olmadıkları…” belirtilmiştir.

Oktay YILDIRIM ve Fikret EMEK’ ten 4, Hayrettin ERTEKİN’ den 5, Yaşar ARSLANKÖYLÜ’ den 1 adet olmak üzere;  toplam 10 adet bıçak,  ele geçirilmiştir. 

Bıçaklar konusunda aldırılan ekspertiz raporlarında “…Bıçakların 6136 Sayılı Kanun kapsamında yasak bıçaklardan oldukları…” belirtilmiştir.

Hayrettin ERTEKİN’ den,  1 adet muşta, ele geçirilmiştir.

Aldırılan ekspertiz raporlarında “…Muştanın 6136 Sayılı Kanun kapsamında yasak niteliğe sahip bulunduğu …” belirtilmiştir.

İstanbul Ümraniye ve Eskişehir ilinde ele geçirilen toplam 39 adet el bombası hakkında Kriminal Polis laboratuarları Bomba İmha ve İnceleme Şube Müdürlüğü Bomba Bilgi Merkezi tarafından düzenlenen Bomba İrtibat Raporlarında özetle; bu el bombaları ile aynı/yakın kafile ve stok numaralı bombaların kullanıldığı 18 olayın tespit edildiği, bunlardan 7 sinin şiddet içerikli eylemlerde kullanıldığı belirtilmiştir. Bu olaylardan bazıları aşağıda özetlenmiştir.

İstanbul Şişli ilçesindeki Cumhuriyet Gazetesi ön bahçesine 10.05.2006 günü 1 adet el bombası atılmış, el bombası patlamamıştır. Bu olayda elde edilen 1 adet el bombasının fünye grubunda M 204 A2 MKE 173–9–85 seri numarası yazdığı, Ümraniye ilçesinden elde edilen el bombalarından 2 adedinin fünye grubunda M 204 A2 MKE 169-5–85 seri numarası yazdığı, her iki olayda elde edilen el bombalarının numaralarının benzerlik gösterdiği bildirilmiştir.

Şırnak ilinde 18.03.1999 tarihinde il genelinde Hizbullah/İlim Terör Örgütüne yönelik yapılan operasyonlar neticesinde İhsan TEKİN, İsmail TEKİN ve Haci DEMİR isimli şahsın ikametinde yapılan aramada toplam 6 adet el bombası elde edilmiştir. Bu olayda elde edilen (6) adet el bombasından(1) adedinin MKE MOD 45 KF MKE 1–23 10–92 seri numaralı olduğu, Ümraniye ilçesinden elde edilen el bombalarından 1 adedinin MKE MOD 45 KF MKE 1–23 10–92 seri numaralı olduğu belirtilmiştir. 

Trabzon ili Of ilçesindeki bir işyerine Romanya uyruklu Nicu PORTASE isimli şahıs tarafından 26.05.1999 günü el bombası atılmış el bombasının patlaması neticesinde 2 şahıs yaralanmıştır. Turgut SARIALİOĞLU vatandaşın el bombasını atan şahsı kovaladığı sırada Nicu PORTASE isimli şahıs tarafından tabanca ile vurulmuş bilahare kaldırıldığı hastanede ölmüştür. Bu olayda elde edilen 1 adet el bombasını MKE MOD 45 MKE 1–25 10–92 seri numaralı olduğu,  Ümraniye ilçesinden elde edilen el bombalarından 1 adedin MKE MOD 45 MKE 1–25 10–92 seri numaralı olduğu belirtilmiştir. 

İstanbul Şişli ilçesindeki Cumhuriyet Gazetesi ön bahçesine 05.05.2006 günü (1) adet el bombası atılmış, el bombası patlamamıştır. Bu olayda elde edilen 1 adet el bombasının, TAPA M 204 A2 KF-MKE–91 12–77 seri numaralı olduğu,  Eskişehir’de elde edilen el bombalarından 1 adedin TAPA M 204 A2 KF-MKE–91 12–77 seri numaralı olduğu belirtilmiştir. 

İstanbul Şişli ilçesindeki Cumhuriyet Gazetesi ön bahçesine 11.05.2006 günü (1) adet el bombası atılmış, el bombasının patlaması neticesinde maddi hasar meydana gelmiştir.  Bu olayda elde edilen 1 adet el bombasının TAPA M 204 A2 KF-MKE–91 12–77 seri numaralı olduğu,  Eskişehir’ de elde edilen el bombalarından 1 adedin TAPA M 204 A2 KF-MKE–91 12–77 seri numaralı olduğu belirtilmiştir. 

İzmir Konak ilçesinde İbrahim ÇİFTÇİ’ ye ait Alsancak Cafe isimli işyerine 02.10.2006 tarihinde Erdinç UTAŞ tarafından iki adet el bombası atılmış, el bombalarının patlaması neticesinde 2 si ağır olmak üzere 11 kişi yaralanmış, yaralılardan İbrahim ÇİFTÇİ bilahare ölmüştür. Gizli tanık C ifadesinde soruşturma kapsamındaki Sami HOŞTAN’ın İbrahim ÇİFTÇİ’ ye kumarda 3 milyon dolar kaybettiğini bu paranın ödenmesi konusunda aralarında husumet çıktığını beyan etmiştir. Bu olayda kullanılan el bombalarından 1 adedinin TAPA M 204 A KF-MKE–151–6–83 seri numaralı olduğu, Ümraniye ilçesinden elde edilen el bombalarından 4 adedinin de TAPA M 204 A KF-MKE–152–6–83 seri numaralı oldukları belirtilmiştir.  Soruşturma kapsamında bu olaya ilişkin olarak elde edilen deliller İzmir Cumhuriyet Başsavcılığına gönderilmiştir.

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ

Soruşturma kapsamında ele geçen Ergenekon Analiz, Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi – İstanbul 29 Ekim 1999 isimli örgüt dokümanı içeriği ve soruşturma evrakı genelinden ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün bu dokümanın yazım tarihi olan 1999 yılından da öncesine dayanan gizli örgütlü faaliyet içerisinde bulunduğu, yönetici ve üyelerinin örgütü “Derin Devlet” kabul edip dışa karşı da bu şekilde gösterdikleri,   1999 yılında örgütün re-organizasyonuna ihtiyaç duyulup özellikle sivil unsurların örgüt içinde yer alması gereğinin saptanarak örgüt yapılanması, faaliyet alanı ve yöntemleri ile benzeri hususların yazılı hale getirildiği, bu şekilde örgütün özellikle 1999 yılından sonra sivil açılımlar sağladığı anlaşılmıştır. 

Bu husus Ergenekon Analiz, Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi – İstanbul 29 Ekim 1999 isimli temel örgüt dokümanının “Kapsam” başlığı altında “…Ergenekon içinde yer alan TSK mensupları ile Kemalizm’e ve ülkesine bağlı her meslekten sivillerin organizasyonu ile ortaya çıkacak olan yeni yapılanmaya ihtiyaç duyulduğu…” ,  “Genel değerlendirme” başlığı altında “… Türk Silahlı Kuvvetli bünyesinde faaliyet göstermekte olan ‘Ergenekon’un yeni bir yapılanmaya yönelme zorunluluğu ve gereksinimi vardır. Bunların yanı sıra yeni çalışma yöntemleri geliştirilmesi esastır. Ayrıca Ergenekon'un kamuoyundaki imaj ve düşünce değişiminin sağlanması zorunluluğu vardır. Kamuoyu kafasının karıştığı, içinden çıkamadığı, mantıklı ve tatmin edici açıklamalar alamadığı zamanlarda gelişen her olay karşısında Ergenekon (derin devlet) sözcüğünü anımsayıp, dehşete kapılarak içten içe Ergenekon sözcüğünü yinelemektedir. Bu durum kamuoyunda moral çöküntüsüne neden olmakta, toplumda gelecek endişeleri belirmektedir. Bu gerçeği gören kötü niyetli çevreler ise; Medya kuruluşları içindeki yandaşlarından yararlanarak Ergenekon aleyhinde   'Kara Propaganda' yürütebilmektedirler…”  şeklinde ifade edilmiştir. Burada Ergenekon kelimesinin yanında dikkat çekici şekilde (Derin Devlet) vurgusu yapılmış olduğu da görülmektedir. 

Hukuk devleti olan ülkemizin kurumları içerisinde bilgi dâhilinde Ergenekon türü bir yapılanma kurulamayacağı açık ise de, bazı örgüt dokümanlarında ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde faaliyet gösterdiği açıklıkla ifade edildiğinden konu Genelkurmay Başkanlığı’ na sorulmuş, alınan cevapta özetle “…Böyle bir oluşumun Türk Silahlı Kuvvetleri ve Genelkurmay Başkanlığı bünyesinde bulunmadığı, bazı dokümanlarda Türk Silahlı Kuvvetlerine ait olduğu görüntüsü verecek emarelere rastlanıldığı, bu tür uygulama ve çalışmaların Türk Silahlı Kuvvetlerini yıpratmaya yönelik planlı ve kasıtlı işlemler olduğu, söz konusu belgelerin; Türk Silahlı Kuvvetlerine ait belgelerin yazım teknikleri taklit edilerek veya bilgisayar teknikleriyle kurgulanarak oluşturulduğu, son zamanlarda bu tip olaylarla sıklıkla karşılaşıldığı, yapılan adli soruşturmalarda kendisine rütbeli şahıs görüntüsü veren kişilerin çeşitli oluşumlarda ve ticari kuruluşlarda Türk Silahlı Kuvvetleri ile yakın ilişki içinde olduğu yönünde izlenim yaratarak illegal yollarla menfaat temin etmeye çalıştıkları, bunlardan bazılarının geçmişte üniforma giymiş olmalarının Türk Silahlı Kuvvetleri ile halen bir ilişkileri olduğunu göstermeyeceği, bu tip faaliyetlerin gerek kamuoyunda gerekse Türk Silahlı Kuvvetlerinde esefle karşılanacağı…” bildirilmiştir. 

“Derin devlet” tabiri Türk Dil Kurumunca “Devletin çıkarlarını gözetip kolladığı öne sürülen, göz önünde olmayan örtülü güç” olarak tanımlanmıştır. Oysa “Derin devlet” olduğunu kabul eden ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün devletin yüksek çıkar ve menfaatlerini gözetmekten çok, örgütün ideolojik görüşlerinin hâkim olması ve demokrasi dışı yollardan baskı, sindirme ve gereğinde terör yöntemleri ile devleti yönetmeyi veya yönetimleri baskı/kontrol altında tutmayı,  bunu sağlamak için de Türk Silahlı Kuvvetleri, Milli İstihbarat Teşkilatı, Emniyet Teşkilatı, Yargı ve diğer devlet kurumları ile birlikte Siyasi Partiler ve Sivil Toplum Örgütlerine sızmayı amaçladığı anlaşılmaktadır. 

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün yapılanması temel belgesi olan Ergenekon Analiz, Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi – İstanbul 29 Ekim 1999 isimli örgüt dokümanında açıklıkla yer almıştır.  

Bu dokümanın “Organizasyon planı” yazılı başlığı altındaki “Merkez Yönetim” alt başlığında aynısı ile “…Ergenekon, örgütün Başkanına doğrudan bağlı olan 4 Daire Komutanlığı ile iki sivil Başkanlıktan oluşmalıdır. Toplam 6 ünitenin komutan ve başkanlarının bir asistanı ile bir de bölüm uzmanından oluşan iki yardımcısı olmalıdır. Ünitelerin komutan ve başkanlarının yanında görev alacak bölüm uzmanı, illegal faaliyetlerin yurtiçi ve yurtdışı hukuk plâtformunda legal gibi gösterilebilmesi düzenlemelerinden sorumlu olacaklardır. Şöyle ki:

1 -
Ergenekon Başkanlığı

2-
İstihbarat Dairesi Komutanlığı

3-
İstihbarat Analiz ve Değerlendirme Dairesi Komutanlığı

4-
Operasyon Dairesi Komutanlığı

5-
Finansman Daire Başkanlığı (Sivil)

6-
Örgüt İçi Araştırma Dairesi Komutanlığı

7-
Teori Tasarım ve Plânlama Dairesi Başkanlığı (Sivil)”

Bu ünitelerin komutan ve başkanları birbirlerini tanımalarında hiç bir sakınca olmamakla birlikte, birbirlerinin görev ve sorumluluk alanlarını bilmemeleri esası, Ergenekon'a istihbarat örgütleri içinde ayrıcalıklı bir özellik ve güvenlik kazandıracaktır.” , “…Bu 6 ünitede görev alacak ajanlar, kendi bölümlerinin komutan ve başkan asistanları dışında diğer üniteler ve personel ile hiç bir şekilde irtibat kuramamalıdır...”

Aynı bölümün devamında “…Örgütün üst düzey yöneticileri ile personel ve ajanlar arasında mutlak mesafe olmalıdır. Aksi halde başarısız bir operasyon sonucunda üst düzey yöneticilerinin korunması sağlanamayacağı gibi, örgütün kendisi riske atılmış olur ve örgütün imajı korunamaz. Üniteler arasında enformasyon değerlendirmesinde ayrıcalık tanınabilecek tek bölüm "Operasyon Dairesi Komutanlığı"dır. Çünkü elde edilen enformasyon analiz ve değerlendirilmesinde gerektiği hallerde katkısı olabilir.” denilmektedir.

Bu şekilde örgütün “hücre” denilen yapılanma şeklini benimsediği anlaşılmaktadır. 

Dokümanın “Kontrol Dairesi” başlıklı bölümünde; “…Bu dairenin varlığından Ergenekon Örgütü Başkanı/Komutanından başkaca hiç kimsenin bilgisi olmaması kesin bir gerekliliktir. Operasyonlarda yer alması zorunlu olan bu dairede yer alan ajanların ilk görevi; operasyon alanı içinde bulunmak, operasyon esnasında temizleme ve ortadan kaldırma gibi işlemlerde doğabilecek sorunları çözümlemektir. İkinci bir görevleri, karşı istihbarat örgütlerine geçen, yakalanan veya operasyon amacına aykırı hareket eden herhangi bir ajanı öldürmektir. Bir ajanın sonu başlangıcında olduğunun ilk işareti, örgüte ve ajanlarına karşı sorumluluk alanında yarar sağlamamaya başladığı süreçtir. Kontrol Dairesinde görevlendirilecek ajanlar, mutlaka Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinden ve özel operasyon ünitelerinden çok dürüst, güvenilir kişilerden seçilmelidir. Bu ajanlar merhametsiz olmalı ve bağımsız görev yapabilmelidirler. Emirleri doğrudan Ergenekon Komutan'ından almalıdırlar, üst yöneticiler ve örgüt personeli ile ajanları tarafından bilinmemelidirler…” denilmiştir. 

Buradaki saptamalar ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün ayrıca yoruma yer vermeyecek şekilde gizlilik, katı hiyerarşik kural ve uygulamalarını göstermektedir. 

Soruşturma evrakı içeriğine göre, kendisinden el bombaları, patlayıcı ve suikast silahı ele geçirilen Özel Kuvvetler Komutanlığından emekli Fikret EMEK’ in örgütün yukarıda anlatılan “Kontrol Dairesinde” görevli bir üyesi olduğu anlaşılmıştır.

Ergenekon dokümanında belirtilen organizasyon planında, 4 örgüt biriminin başında asker, 2 örgüt biriminin başında sivil şahısların yer alacağı, yine bu iki sivil şahsın yanında bir asistan ve bölüm uzmanı adı altında yardımcılarının bulunacağı belirtilmiş, bu ayrım ile örgütün askeri ve sivil olarak iki temel yapılanması sistematik olarak ortaya konulmuştur.

Soruşturma kapsamında ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün yukarıda belirtilen askeri yapılanmasının bütün daireleri deşifre edilememiş ise de sivil yapılanması olan “Lobi” birçok birimi ile birlikte deşifre edilmiştir. 

Soruşturmada elde edilen Lobi - Aralık 1999 İstanbul isimli örgüt dokümanın Organizasyon planı” başlığı altında; Lobi’nin organizasyon planının anlatılarak bu yapının, 

1-Merkez

2-Araştırma ve bilgi toplama

3-Analiz ve değerlendirme

4-Finans ve ticaret

5-Kültür ve bilim

6-Teori ve senaryo

7-İletişim ve propaganda

8-Hukuk

9-Uluslar arası ilişkiler,  

Şeklinde oluşturulduğu, “Merkez” başlığı altında; “…Lobinin merkezinde görev alması için Ergenekon tarafından atanmış güvenilir beş sivil yönetici bulunacağı…” belirtilmiştir. 

Soruşturma kapsamında elde edilen deliller, örgütsel ilişkiler, emir komuta zincirindeki yerleri ve tüm soruşturma geneline göre İlhan SELÇUK, Veli KÜÇÜK, Doğu PERİNÇEK, Muzaffer TEKİN, Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU, Sevgi ERENEROL ve Mehmet Fikri KARADAĞ’ ın örgütün yöneticilerinden oldukları anlaşılmıştır. 

İlhan SELÇUK’ un ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün Teori Tasarım ve Plânlama Dairesi Başkanlığı (Sivil) olarak adlandırılan bölümünden sorumlu yöneticisi,  Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU ve Doğu PERİNÇEK’in de aynı bölümde sorumlu düzeyde yönetici konumunda oldukları, Veli KÜÇÜK ve Muzaffer TEKİN’ in, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üst yapılanması ile bağlantıyı sağladıkları, bunun yanı sıra ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün sivil yapılanması “LOBİ” ile ilişkilerde köprü eleman görevi yaptıkları, Mehmet Fikri KARADAĞ’ ın ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ yöneticilerinden olarak bu kişilere yardımcı konumda görev yaptığı,  Veli KÜÇÜK, Muzaffer TEKİN ve Mehmet Fikri KARADAĞ’ ın aynı zamanda Mafya ve Sivil Toplum Örgütleri ile bağlantıyı sağladıkları, Sevgi ERENEROL’ un ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün “LOBİ” yapılanmasının Sivil Toplum Örgütlerinden sorumlu yöneticisi olduğu anlaşılmıştır. 

Örgüt yönetici ve üyelerinin zaman zaman açık ve gizli ortamlarda bir araya gelerek toplantılar yaptıkları, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün yöneticilerinden olan Sevgi EERENEROL’ un basın sözcülüğünü yaptığı Türk Ortodoks Patrikhanesine bağlı bir kilisenin bir kısım açık ve gizli örgüt toplantılarının mekânı olduğu anlaşılmıştır.  

  ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi Emin GÜRSES’ in, VELİ KÜÇÜK ile birlikte birçok kişinin gözaltına alınmasından bahsedildiği bir telefon görüşmesindeki  “Bir şey var, mesela Güler KÖMÜRCÜ var gazeteci, onu da almışlar, hiç bunlarla bir ilişkisi yok, demek ki mesela benim bildiğim bir ilişkisi yok, birçok toplantıya ben gittim, hiçbir zaman Güler KÖMÜRCÜ’yü orda görmedim, bunlar gizli toplanıyorlar diyor, gizli toplantılarda bile görmedim Güler KÖMÜRCÜ’yü. Demek ki bunun haricinde benim gitmediğim bunlar ayrı bir iş çeviriyorlar” sözleri, bu tespiti doğrulamaktadır. 

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’NÜN DEVLET İÇİNDEKİ YAPILANMASI

Ergenekon Analiz, Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi – İstanbul 29 Ekim 1999 isimli temel örgüt dokümanı ve diğer bazı örgüt dokümanlarında ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde faaliyet gösterdiği açıklıkla ifade edilmiştir.

Genelkurmay Başkanlığı’nın buna dair cevabına ise yukarıda yer verilmiştir.  

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün yapılanması, temel belge olan bu örgüt dokümanında açıklıkla yer almış Ergenekon Başkanlığı’ na bağlı İstihbarat Dairesi Komutanlığı, İstihbarat Analiz ve Değerlendirme Dairesi Komutanlığı, Operasyon Dairesi Komutanlığı, Örgüt İçi Araştırma Dairesi Komutanlığı olarak belirtilen birimlerin yöneticilerinin asker kişilerden oluşacağı belirtilmiştir. Bu bilgiler ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün kurucu ve önemli yöneticilerinin asker kökenli olduğunu göstermektedir.

Sevgi ERENEROL’ dan ele geçirilen “Derin Ergenekon” başlıklı,  tarihi/mitolojik kavramlar ile Ergenekon’ un anlatıldığı dokümanın bazı bölümlerinde özetle “…Kurtlar Vadisinin bulunduğu yerin özel adı Ergenekon’ dur. Ergenekon Türk’ün milli duruşudur…,…Agartanın Bilgi İşlem ve uygulama Merkezi olan Ergenekon’un işlevi çok özel zamanlarda ortaya çıkar…,… Ergenekon’un görev alanlarının içinde Türk Ordusu’nun çok önemli yeri vardır. Türk Ordusu içinde bu görevler ve görevliler Alpler ve Erenler olmak üzere iki misyona ayrılırlar. Her birim Türk Ordusunun o kült birimlerini oluşturur. Alpler, Özel Harp Dairesinin faaliyetlerini devam ettirir. Erenler ise işin Parapsikolojik spiritüel ya da başka bir anlatımla ilâhi yönünün sergilemesini yapar. Bu sistemin idarecileri çok özeldir. Sistemin başında görülmezler. Ve asla deşifre olmazlar…” denilerek Türk Silahlı Kuvvetlerinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ için önemine vurgu yapılmaktadır. 

Ele geçen örgüt dokümanlarından ve diğer delillerden,  ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma çalışmalarına ayrı bir önem verdiği, bu yöndeki bazı faaliyetlerini “Karargâh Evleri” projesi şeklinde adlandırarak, özellikle Harp Okullarında bulunan Subay ve Askeri Öğrencilerle ilgilendikleri, bunların yanı sıra halen görevde olan bazı Türk Silahlı Kuvvetleri mensupları ile ilişki içerisinde oldukları anlaşılmaktadır. 

Soruşturma kapsamındaki Veli KÜÇÜK (Emekli Tuğgeneral), Mehmet Fikri KARADAĞ (Emekli Kurmay Kıdemli Albay), Muzaffer TEKİN (Piyade Kd. Yüzbaşı-Disiplinsizlik), Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK (Yüzbaşı -istifa), Fikret EMEK (Emekli Piyade Kıdemli Binbaşı-Malulen), Oktay YILDIRIM (Emekli Levazım Kademeli Başçavuş- Malulen), Muhammet YÜCE (Hava Uzman Çavuş- sözleşme feshi), Mahmut ÖZTÜRK (Emekli Levazım Başçavuş), Orhan TUNÇ (Emekli Kademeli Kıdemli Başçavuş), Rafet ARSLAN (Emekli Topçu Yüzbaşı- Malulen) ve Gazi GÜDER (Deniz Yüzbaşı - İstifa)’ ün geçmiş dönemde Türk Silahlı Kuvvetlerinde görev yaptıkları anlaşılmıştır. 

Veli KÜÇÜK, İlhan SELÇUK, Doğu PERİNÇEK, Muzaffer TEKİN, Mehmet Fikri KARADAĞ, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Sevgi ERENEROL, Erkut ERSOY, Habip Ümit SAYIN, Hayrettin ERTEKİN, Güler KÖMÜRCÜ ve Hikmet ÇİÇEK’ in doğrudan askeri yapılanma ile irtibatlarının bulunduğu anlaşılmaktadır. 

İşçi Partisi Genel Merkez binasında bulunan “Çok gizli” ibareli 5 sayfa “Konu: İP / Karargâh Evleri” başlıklı yazının bazı bölümlerinde;  “…İşçi Partisi (İP) ve Alevi kesimin yanı sıra bazı TSK mensupları ve memurların da katılımıyla emperyalistlerle, Cumhuriyet karşıtları/yıkıcıları ile mücadele amacıyla bir hareket başlatıldığı yönünde hassas kaynaktan bilgiler intikal etmiştir, Yürütülecek bu çalışmalarda, hiçbir kurum ve oluşumun zarar görmemesi için Karargâh evleri adı altında çekirdek kadroların oluşturulmasının öngörüldüğü alınan bilgilerdendir…”… , … “İP’ nin sözde Ermeni soykırımına karşı kamuoyundan aldığı olumlu tepkiyi arttırmak gayesiyle katıldığı Karargâh Evleri projesi ile ilgili olarak gerçekleştirilen toplantılarda; …kadroların birbirleriyle iletişimde kesinlikle telefon kullanmaması, haberleşmenin canlı kuryelerle gerçekleştirilmesi, İP’ ne zarar vermemesi ve partinin kapatılmasına neden olmaması için bu örgütlenmenin parti dışı bir oluşumu zaruri kıldığı hususlarının dile getirildiği intikal eden bilgilerdendir…”… , … “…Doğu ve Güneydoğu’da ağa/aşiret ve korucu olgusu ile Alevi kesimini hedefe ulaşana kadar olan süreçte kullanma/istifade arayışlarını boyutlandırma planlamaları konusunda İşçi Partisinin girişimlerde bulunduğuna dair bazı bilgiler intikal etmiştir…”… , … “ TSK bünyesinde daha ziyade Havacı Kesimin Karargâh Evleri projesinin bir parçası olduğu hassas kaynak bilgilerindendir. Özellikle Hava Harp Akademisi ve Hava Harp Okulu bünyesinde sürdürülen faaliyetlerde bazı üst rütbeli subayların da yer aldığı istihbar olunmuştur. Bu arada lojmanda muhteviyatı belirlenemeyen mühimmatın kasa içerisinde muhafaza edildiğinin belirtilmesi dikkati çekmiştir. Hava Harp Akademisi’ndeki aynı görüşü benimseyen subayların kurmaylık sınavında yüksek notlar alması konusunda girişimlerde bulunulduğu alınan bilgilerdendir…”… , …“…Askeri kesimin İşçi Partisi ile arasındaki bağlantı ise Alb.C. tarafından sağlanmaktadır…”… , … “…Söz konusu yapılanmaya ilişkin elde edilen bilgilerden hareketle hazırlanan şema ve açıklaması ek’te sunulmuştur…”  denilip faaliyet içerisinde yer alan Hikmet ÇİÇEK ve diğer kişilerin değişik başlıklar altında listelendiği karargâh evleri başlıklı bir şema yapılmıştır. 

Milli İstihbarat Teşkilatından alınan yazıda Karargâh Evleri belgesinin Müsteşarlık tarafından hazırlandığı, elde edilen belgenin Genelkurmay Başkanlığına sunulan nüshanın sureti olduğu belirtilmiştir.

Genelkurmay Başkanlığından alınan yazıda ise Karargâh Evleri belgesindeki iddialar nedeni ile Hava Kuvvetleri Komutanlığı Askeri Savcılığına soruşturma talimatı verildiği belirtilmiştir. 

“Çok Gizli” olan bu belgenin, belgede muhatap alınan kişilerin eline geçmesi ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün gizli kadrolaşma faaliyetlerinin boyutunu göstermektedir.  

Tuncay GÜNEY kendisi ile İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünde 2001 yılında yapılan mülakatta konu ile ilgili olarak özetle; Veli KÜÇÜK’ ün tayinle bir yere gideceği zaman kendi ekibini kaydırdığını, fakat bu olayı çok dikkatli yaptığını, bu nedenle hiç kimsenin fark etmediğini, mesela İzmit Alayından Giresun’ a giderken İzmit Alaydaki adamlarını değil de Kars’taki ya da Ankara’daki adamlarını kaydırdığını, söylemiştir.

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün eylemlerde kullanacağı patlayıcı maddeler, suikast silahları, el bombaları gibi mühimmatın bir kısmının askeri yapılanma içinde bulunan örgüt üyelerince temin edilebildiği,  kendilerinden bu tür mühimmat ele geçen asker kökenli Oktay YILDIRIM ve Fikret EMEK’in görevli oldukları dönemde bu tür mühimmatı gizlemek veya sarf göstermek suretiyle karargâh dışına çıkartmış olabilecekleri anlaşılmış, soruşturma kapsamında ele geçirilen askeri silah mühimmat ve benzeri malzemelerden Türk Silahlı Kuvvetleri’ne ait olanları askeri kurumlara teslim edilmiştir. 

Gizli Tanık İsmet ifadesinin konu ile ilgili bölümünde özetle;  “…Geçmiş dönemde kendilerine silah ve patlayıcılar ile suikast yapılacak kişilere ilişkin istihbarat bilgilerinin görevli askeri şahıslarca bizzat verildiğini…” söylemiştir.  

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün asker kökenli ve sivil birçok yönetici ve üyesinde bazıları devletlerarasında husumete yol açacak derecede gizli askeri belgeler ele geçirilmiştir. Bunlardan bazılarının örgüt üyelerince ve örgüt amaçları doğrultusunda yayınladığı görülmüştür. Sivil olan örgüt mensuplarının askeri gizli belgelere ulaşması ancak Türk Silahlı Kuvvetleri içerisindeki asker kişiler ile bağlantıları ile mümkün görülmektedir. Örneğin Muzaffer TEKİN, Mete YALAZANGİL, Fikret EMEK ve Kemal KERİNÇSİZ’ den ele geçirilen CD’ de; Milli Güvenlik Kurulu toplantılarından önce Kuvvet Komutanlarının yaptığı gizli toplantı notları yer aldığı görülmüştür.  

Emin GÜRSES “…Ergün POYRAZ’a gizli askeri bilgi ve belgelerin Şener ERUYGUR tarafından verildiğini…” söylemiştir. Yine Ergün POYRAZ’dan elde edilen ve korumaları tarafından yazıldığı anlaşılan günlük notlarında dönemin Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR, İstihbarat Başkanı Levent ERSÖZ, Teknik ve Mali Daire Başkanı Hasan Atilla UĞUR, MGK Genel Sekreteri Org.Tuncer KILIÇ’la birçok defa makamlarında görüştüğü yazılıdır. 

 Doğu PERİNÇEK ve İlhan SELÇUK’ tan ele geçen  “Doğu PERİNÇEK, Kuşatma Nerden ve Nasıl Yarılır, 16 Kasım 2003” başlıklı yazının bazı bölümlerinde özetle; Milli Hükümetin kurulması gereğinden bahsedilerek  “…Kuşatma iç cepheden ve Tayyip Erdoğan hükümetinin düşürülmesi ile yarılır…,… Tayyip Erdoğan hükümeti nasıl bertaraf edilebilir ve Milli Hükümet nasıl kurulabilir, Tayyip ERDOĞAN iktidarı, Millet-Ordu işbirliği ile bertaraf edilebilir. Millet-Ordu işbirliği, hiçbir zaman saray darbesi anlamını taşımamaktadır. Millet-Ordu işbirliğinin unsurları Milli Kuvvetler olarak adlandırılacaktır. Milli Kuvvetler şöyle sıralanabilir:  Halk Hareketi, Milli Güçbirliği, Meclisteki milli kuvvetler, Ulusal Medya (Ulusal Kanal vb.), Türk Ordusu…”  yazdığı görülmüş, mevcut yönetimin düşürülmesi için Türk Silahlı Kuvvetlerinin de içerisinde bulunduğu bir yapılanmaya gidilerek, “Milli Kuvvetler” in oluşturulmasının önerildiği görülmüştür. 
ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ taban kazanmak amacı Türk Milletinin Ordusuna duyduğu sevgi, saygı ve bağımlılığı istismar ederek Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyette bulunduğunu örgüt dokümanlarında ve üyelerinin söylemlerinde dile getirmiş ise de, Genelkurmay Başkanlığının yukarıda anlatılan ve tabii olarak, yapılanmanın Türk Silahlı Kuvvetleri ile ilgisinin bulunmadığı içeriğindeki cevabi yazısı ile Türk Silahlı Kuvvetleri ile ilgisinin bulunmadığı anlaşılmıştır. Buna aykırı olarak ayrı bir emir komuta zinciri içinde hareket eden bir kısım asker kişilerin bu yapılanma ile bağlantılı olmasının Türk Silahlı Kuvvetlerini bağlamayacağı da açıktır. 

 Türk Silahlı Kuvvetlerinin özellikle bölücü PKK/KONGRA-GEL Terör Örgütüne karşı kararlı mücadelesi tüm dünya tarafından bilinmektedir. Buna karşılık Emekli General Veli KÜÇÜK’ ten de ele geçen Panzehir, Etnik/Bölücü Operasyonların Tasfiyesi, Kürt Hareketi ve Türk-Kürt Kardeşliği / İstanbul– 27 Mart 2000 isimli örgüt dokümanında ise Türk Silahlı Kuvvetleri’nin genç ve yetenekli subaylarının PKK üst yönetim kademesine yerleştirilmesinden bahsedilmektedir.  ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün yazılı belgelerinde geçen terör örgütü kurup yönetmek prensibini Türk Silahlı Kuvvetleri’nin manevi şahsiyetini de alet edip kullanmak suretiyle kendi ideolojik ve örgütsel faaliyetlerini gerçekleştirmeyi amaçladığı anlaşılmaktadır. 

 Devletin yeniden yapılanması için öneriler (Mastır plan ön çalışması) başlıklı örgüt dokümanının  “Sızma stratejileri geliştirmek” alt başlığında “Yargı, Emniyet, Eğitim, Sağlık, İstihbarat, Ordu, Sivil yeraltı Örgütleri (Mafya), Sivil toplum örgütleri, Meslek odaları, Kooperatifler ve Birlikler, Medya, Camiler ve tarikatlara sızmak ve denetim mekanizmaları oluşturmak…”  

Devletin Yeniden Yapılanması Üzerine–25 Kasım 1999 başlıklı örgüt dokümanının  “ Durum ve amaç” başlığı altında; “…Türkiye’nin son 50 yıl içinde Kemalist Devrim yapısından çıkartıldığı, Cumhuriyetin kurumları ve ilişkilerinin büyük ölçüde yıkıma uğratıldığı, Cumhuriyetin yeniden kazanılması için Atatürk’ün altı ok programıyla yeniden örgütlenmesi gerektiği, Cumhuriyet’in yeniden yapılanması için silahlı gücünün olduğu, bütün meselenin, yeniden yapılanmanın diğer ayaklarını teşkil eden Meclis, Hükümet, Yargı ve Halk örgütlenmesi olduğu…” yazmaktadır. 

Soruşturma kapsamında yapılan aramalarda elde edilen deliller ve iletişim tespit tutanakları içeriğinden ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün örgüt belgelerinde de belirtildiği şekli ile Yargı, İstihbarat, Emniyet, Üniversite ve diğer kurumlar ve kamu görevlileri hakkında istihbari araştırmalar yaparak fişlemeler yaptığını, bazı kurumlara sızdığını, bu kurumlar içinden bazı görevliler ile örgüt amaçları doğrultusunda bağlantı kurduklarını göstermektedir. 

Örneğin, Veli KÜÇÜK’ ün evinde yapılan aramada,  2001 yılında Tuncay GÜNEY’ in anlatımları doğrultusunda İstanbul Emniyet Müdürlüğünün İstanbul DGM Cumhuriyet Başsavcılığından 4422 sayılı yasa kapsamında aldığı projeli çalışma izni yazısı ve dönemin Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürü Adil Serdar SAÇAN hakkında görevi sırasındaki çıkar ilişkileri ile ilgili istihbari bilgi notları ele geçirilmiştir. Söz konusu resmi yazının Veli KÜÇÜK ya da başka birinin eline geçmesi mümkün olmadığı halde Veli KÜÇÜK’ün Emniyet içerisindeki bağlantıları ile bu belgeye ulaştığı ve derhal çalışmayı başlatan dönemin Şube Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürü Adil Serdar SAÇAN hakkında istihbari bilgiler topladığı anlaşılmıştır. Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünce alınan bu projeli çalışma izninin de soruşturmaya dönüştürülmediği ve sonuçlandırılmadan kapatıldığı tespit edilmiştir.

İşçi Partisi Genel Merkezi binasında yapılan aramada elde edilen bir bilgisayarda, Emniyet Genel Müdürlüğünün 2006 yılında Cumhuriyet Savcısına hitaben düzenlenmiş bilgi notu şeklindeki resmi yazısı ve ekinde 57 rütbeli Emniyet personeli ile ilgili görevlerinin ve dini görüşlerinin yazıldığı belge bulunmuş, bu belgenin iki emniyet müdürü tarafından paraf edilmiş suret olduğu anlaşılmıştır. Yazışma kurallarına göre paraflı suretin yazıyı yazan kurumun arşivinde saklanması gerektiği halde üçüncü şahısların eline geçmesi örgütün Emniyet Teşkilatı içerisinde bağlantıları olduğunu göstermektedir.  

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’NÜN SİVİL YAPILANMASI
Soruşturma kapsamında ele geçirilen örgüt dokümanları ve diğer delillere göre ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün sivil yapılanmasının 4 ana bölümden oluştuğu anlaşılmaktadır. Bu bölüm hakkındaki açıklamalara iddianamede de yer verildiğinden başlıklar halinde belirtilmekle yetinilecektir. 

1-Teori Tasarım ve Planlama Daire Başkanlığı, Bu birimde örgütün sivil yapılanmasının temellerini oluşturan Lobi-Ergenekon dokümanında gösterilen hedef ve prensiplerin uygulanmasını ve kontrolünün sağlandığı, 

2-Finansman Daire Başkanlığı, Bu birimde örgüt dokümanlarında gösterilen hedef ve prensiplere göre örgüte gelir getirici işlerin organize edildiği, 

 3-Sivil Toplum Kuruluşları Yapılanması, Örgüt bünyesinde kurulan sivil toplum örgütleri ve etki/kontrol altında tutulması amaçlanan diğer sivil toplum örgütlerinden oluştuğu, 

4-Medya ve İletişim Yapılanması, Ulusal Kanal, Cumhuriyet Gazetesi, Aydınlık Dergisi ve bağlı birleşik kuruluşlar ile diğer medya kuruluşlarının da yönlendirilerek tek merkezden yönetilmesini sağlamak amacı ile sızdırılmış örgüt üyelerinden oluştuğu, anlaşılmıştır.

ÇIKAR AMAÇLI SUÇ ÖRGÜTLERİ (MAFYA) BAĞLANTISI  

Ergenekon yapılanmasının temel belgesi olan, Ergenekon Analiz, Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi – İstanbul 29 Ekim 1999 isimli dokümanda “21. yüzyılda yepyeni bir yapılanma ile değerli TSK mensuplarının yanı sıra sivillerden de sonuna değin yararlanılması gerektiği” , “…illegal çevrelerden seçilecek elemanların teknik ve siyasal ideoloji açısından örgüt ideolojisi ve amaçlarına en yakın uygunluk gösterenlerin tercih edilmesi gerektiği…” , yine Ergenekon’un sivil yapılanma alanındaki temel belgesi olan Lobi - Aralık 1999 İstanbul isimli dokümanda “ … Mafya gruplarının tümüyle yeniden gözden geçirilmesi, deneyimli mevcut grupların karşısına yeni ve güçlü bir grup oluşturularak denetim ve kontrol altına alınmasının sağlanması gerektiği…” saptamalarına yer verilerek, çıkar amaçlı  suç örgütleri ile ilişki içerisinde bulunulması, bunların yeniden yapılandırılması, kontrol altında tutulması, hatta güçlü bir grup oluşturulması anlayışı benimsenmiştir.   

Ergenekon ve Lobi dokümanlarında gösterilen bu hedef doğrultusunda hazırlandığı anlaşılan Octobus (State organized crime) Mafia (La Cosa Nostra) İstanbul-Eylül 2000 isimli örgüt dokümanının bazı bölümlerinde ise özetle; 

 “Sunuş” başlığı altında; “…Tüm ülkelerdeki organize suç örgütlerinin state organized crime yani devletçe örgütlenmiş suç örgütleri olarak anılması gerektiği… , …  Türkiye Cumhuriyeti’nin en önemli sorununun Mafia oluşumlarının kökünün kazınması olmadığı, asıl sorunun emperyalizm karşısında Kurtuluş savaşıyla başlayan ve halen sürmekte olan entrika savaşları olduğu, bu savaşı sürdürürken Türkiye’deki mevcut tüm oluşumların teker teker ele alınarak yeniden değerlendirilmesi, deneyimli grup ve liderlerinin tasfiye edilirken onlardan azami ölçüde yararlanılması ve narko/ekonomi/politik yapının 21.yüzyıla uygun ve sağlıklı bir biçimde yeniden yapılandırılarak şifrelendirilmesi gerektiği…” 

“Ezilmiş ve horlanmış insanların ortak gücü: Mafia !” başlığı altında; “…Bu gün Türkiye Cumhuriyeti mevcut rejimi ve Kemalist ideoloji etnik ve fundamentalist terör örgütleriyle çepeçevre sarmalanmış ise bunun nedenleri arasında Türk Mafia yapılaşmasının önemli bir faktör olduğu…”  

“Yeni dünya düzeni” başlığı altında; “…Şu halde Türk Mafia’sının çökertilmesi, yok edilmesi yerine re-organize edilebilmesinin Türkiye’nin çıkarları için gerekli olduğu…,…bu nedenle öncelikle bir zamanlar Pentagon’un yaptığı gibi Türk Genelkurmay’ının denetiminde yepyeni bir Mafia örgütlenmesinin yapılması gerektiği…” 

“Mafia’ nın yeniden yapılandırılması” başlığı altında; “…Türkiye’de Mafia’ nın yeniden yapılandırılmasının mutlaka askeri bir girişim olarak ele alınması gerektiği, Türk Mafia’ sının dağılan Sovyet Rusya örneğinde görüldüğü gibi istihbaratçılardan oluşturulmasının Türkiye’ye zarar vereceği, Türkiye’de istihbarat birimlerince kurulan tüm örgütlerin başarısız olduğu…, …Türkiye’de doğrudan Genelkurmay’a bağlı sivil bir kurul tarafından Mafia yapılanmasının oluşturulması, bu sivil kurul üyelerine yasalar önünde kaldırılması olanaksız bir dokunulmazlık zırhı verilmesi, oluşturulacak sivil kurul üye sayısının 3 kişi olması, bu üyelerden birisinin kurye, birisinin teorisyen, diğerinin ise ulusal mafya liderliği rolünü üstlenecek kişi olması, bu kişinin kısa zamanda uluslararası Mafia ailesinde yer alabilmesi gerektiği…” belirtilmiştir.

Soruşturmada Ergenekon yöneticilerinden olan Veli KÜÇÜK, Muzaffer TEKİN ve Mehmet Fikri KARADAĞ’ ın çıkar amaçlı suç örgütleri ile ilişki içerisinde olduklarına dair deliller elde edilmiştir.  

 Tanık Hanefi AVCI ifadesinde özetle; 1992 yılında İstanbul Emniyet Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdürlüğü yaptığını, bu dönem içerisinde görev gereği birçok şahsın irtibatlarının takip edildiğini, o dönemde mafyacı olarak bilinen, bu suçlardan çeşitli defalar yargılanan Sami HOŞTAN, Ali Fevzi BİR, Mehmet ÖZBAY (Abdullah ÇATLI), Sedat PEKER, Mehmet Hadi ÖZCAN, Yaşar ÖZ’ ün birebir o dönemde Kocaeli İl Jandarma Komutanı olarak görevli Veli KÜÇÜK ile irtibatlı olduğunu tespit edildiğini, takip edilen kişilerin sürekli "Veli Abinin yanına uğradık" şeklinde konuştuklarını,   kendisinin o dönem TBMM Susurluk Komisyonuna verdiğini ifadede VELİ KÜÇÜK’ ün arabasının tamiratından, kullandığı cep telefonları parasına kadar Sedat PEKER' in ödediğini, bu hususun araştırılması gerektiğini söylediğini, ancak o dönemde araştırılmadığını,  daha sonraki görevlerinde de bu irtibatları çok sık duyduğunu ve bu isimlerden bazılarının Susurluk Davasında yargılandığını, bunların arasında Yaşar ÖZ, Sami HOŞTAN, Ali Fevzi BİR, Korkut EKEN ve diğer polis memurlarının olduğunu, söylemiştir.

Gizli tanık 6 ifadesinde özetle; Askerliğini Veli KÜÇÜK’ ün Alay Komutanı olduğu dönemde İzmit İl Jandarma Komutanlığında yaptığını, Sami HOŞTAN’ın Veli KÜÇÜK’ü sık sık ziyaret ettiğini,  hatta Veli KÜÇÜK’ün başka bir birliğe tayini çıktığında düzenlenen uğurlama partisine bile geldiğini,  o dönemde Hadi ÖZCAN ve Sedat PEKER ile telefonla görüştüğünü duyduğunu, beyan etmiştir.

Gizli Tanık Dilovası ifadelerinde özetle;  1975 yılından itibaren Dev Genç, Dev-Sol ve DHKP/C terör örgütleri içerisinde aktif olarak sorumlu düzeyde faaliyetleri olduğunu, 1992 yılında Dev –Sol örgütünce kendisine Gebze-Dilovası’nda Dilovası Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifi isimli firmada bulunması talimatı verildiğini, burada eski Dev-Yol örgütü mensupları, Mafya tabir edilen gruplar, Dev-Sol’la ilgili şahıslar, Jandarma görevlileri gibi aslında bir arada bulunmaları mümkün olmayan kişilerin birlikte aynı firmaya ortak olarak iş yapıyor olmalarının dikkatini çektiğini, Veli KÜÇÜK’ ün yanında istihbarat subaylarıyla birlikte Dilovası Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifi’ne gelip gittiğini, o dönem Kocaeli İl Jandarma Alay Komutanı olan Veli KÜÇÜK ve yanındaki subayların firmadan belli bir pay aldıklarını, burada yapılan kaçakçılık işlemlerinden de Veli KÜÇÜK ve yanındaki subayların bilgileri olduğunu, kooperatifte o dönemde Veli KÜÇÜK, Hadi ÖZCAN, Kürşat YILMAZ, Ahmet Tekin BAYKAL, Dev-Yolcu Mehmet TERZİOĞLU, Dev-Yolcu Emin ALKILIÇ, Dev-Yolcu Ali ATEŞ, Dev-Yolcu Engin, şirket ortağı Cemil ATA, Cem ERSEVER’in itiraflarında JİTEM’in kurucuları arasında geçen ve şirket ortağı Cemil ATA’nın abisi Jandarma istihbarat binbaşısı Nurettin ATA, Gebze’de Başkomiser Hasan TORLAK ve Dev-Sol örgütünü temsilen kendisinin bulunduğunu,  Hadi ÖZCAN, Kürşat YILMAZ, Mehmet TERZİOĞLU, Emin ALKILIÇ, Ali ATEŞ, Cemil ATA’ nın civarda bulunan benzer şirketlere baskı yaparak nakliye imkânlarını ellerinde aldıkları, şirket sahip ve çalışanlarını darp ettikleri halde jandarma tarafından korunduklarından gözaltı yaşamadıklarını, silahı ile birlikte alınıp yine silahı ile bırakılan kişilerin bile bulunduğunu…,…  Ahmet Tekin BAYKAL’ı Dev-Yolcu olarak bildiğini, 1990’lı yılların başından itibaren İzmit, Derince, Hereke civarında gayri meşru âlemde tanındığını, o dönemde bu şahsın arkasında Polis ve Jandarma’nın olduğuna dair söylentiler çıktığını, bu şahsın Dilovası Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifini ele geçirmeye yönelik girişimleri olduğundan aralarında silahlı çatışmaya varan tartışmalar olduğunu, Mehmet TERZİOĞLU, Emin ALKILIÇ, Cemil ATA ve Mehmet EYMÜR’ün hazırladığı söylenen MİT raporunda adı geçen Süleyman ve daha sonra öğrendiği kadarıyla Veli KÜÇÜK’ün araya girmesi ile Tekin BAYKAL ile olan ilişkilerinin normale döndüğünü, söylemiştir.

Octobus (State organized crime) Mafia (La Cosa Nostra) İstanbul-Eylül 2000 isimli örgüt dokümanının “Mafia’ nın yeniden yapılandırılması”  başlığı altında,  mafya yapılanmasını oluşturacak “sivil kurul” üyelerinden birisinin “ulusal mafya liderliği” rolünü üstlenecek kişi olması gerektiği ve bu kişinin kısa zamanda uluslararası mafia ailesinde yer alabilmesi gerektiği belirtilmiştir. Soruşturma kapsamında toplanan delillerden Ergenekon yapılanmasının Sami HOŞTAN’ın ulusal mafya lideri olmasını öngönrüğü, Veli KÜÇÜK’ ün bu nedenle birçok mafya grubunu Sami HOŞTAN üzerinden kontrol ettiği anlaşılmıştır. 

 Veli KÜÇÜK, Sami HOŞTAN’ı 1983 yılından itibaren tanıdığını, kumarcılık yaptığını öğrendikten sonra uzaklaştığını, sadece birkaç telefon görüşmesi yaptığını söyleyerek Sami HOŞTAN ile ilişkisinin asgari düzeyde bulunduğunu, ayrıca Susurluk kazasını Sami HOŞTAN’ ın telefon ile kendisine bildirdiğini söylemiştir. Soruşturma kapsamındaki iletişim tespitleri ise 2007 yılında da bağlantılarının devam ettiğini, Sami HOŞTAN’ın yaşadığı sıkıntıları Veli KÜÇÜK ile paylaşacak samimiyette olduğunu göstermektedir. Kutlu SAVAŞ’ ın hazırladığı Susurluk raporunda Sami HOŞTAN’ın 1996’da yedi ay içinde Veli KÜÇÜK ile 34 kez görüştüğünün tespit edildiği belirtilmiştir.

Soruşturma kapsamına, iletişim tespiti içeriklerine göre birçok organize suç örgütü liderinin Sami HOŞTAN’a “Abi” şeklinde hitap ettikleri, saygı duydukları, organize suç örgütlerinin aralarındaki anlaşmazlıkların Sami HOŞTAN’ a getirilerek hakemlik yapmasının istendiği anlaşılmaktadır.

Tuncay GÜNEY kendisi ile İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünde 2001 yılında yapılan mülakatta konu ile ilgili olarak özetle; Veli KÜÇÜK’ ün Giresun’ da görevli olduğu dönemde oranın Kurmay Başkanı, bir Albayın ve kendisinin birlikte olduğu ortamda televizyonda Veli KÜÇÜK’ le ilgili bir haber dinlediklerini, Veli KÜÇÜK’ün burada “…Mehmet AĞAR’ da ölecekti biliyorsun, o gün onlar oteldeydiler, bunların aslında hep beraber gitmeleri, o kazada olmaları gerekiyordu,  bizimkiler öbür arkadaki arabadaydılar, Allah’ tan o çantayı Drej Ali aldı, bunu ben kendi başıma mı yapmışım, bu kadar işi Veli KÜÇÜK olarak tek başına mı yapmışım, yani eğer beni gönderirlerse, ben de konuşacağımı konuşurum…” dediğini, sonrasında da Mehmet AĞAR’ı Sami HOŞTAN’ın uyarmış olabileceğini söylediğini, Kuzey Irak’ta yaşayan Hüsamettin TÜRKMEN’in Veli KÜÇÜK’ e çalışan bir adam olduğunu, geçmişte Veli KÜÇÜK’ ün bu şahıs ve grubunu istihbarat amaçlı kullandığını, bir gün Hüsamettin TÜRKMEN ile yaptığı sohbette kendisine, Kuzey Irak’ tan toplanan uyuşturucuyu İskenderun’ da serbest bölge limanına götürdükleri sırada polis tarafından durdurulduğunu, bunun üzerine Veli KÜÇÜK’ü aradığını, onun da Diyarbakır’ dan bazı subayları göndererek malı aldırıp İskenderun’a götürttüğünü, uyuşturucunun miktarını bilmediğini, ancak Sami HOŞTAN’a ait olduğunu, Doğu PERİNÇEK’den Sami HOŞTAN’ın hap işi yaptığını öğrendiğini, Doğu PERİNÇEK’in isteği üzerine bu konuyu Veli KÜÇÜK’e anlattığını, onunda “ben her zaman bunun dosyasını temizleyemem, Sami’yi Ömer Lütfü TOPAL’ ın yerine koyarak biz hata yaptık’ dediğini, Veli KÜÇÜK’ün bilgisi dahilinde, Sami HOŞTAN’ la ilgili olarak, Fransız İstihbaratı (OJD) Türkiye sorumlusu  ile görüştüğünü, görüşme talebinin OJD den geldiğini, Doğu PERİNÇEK, Doğan DUYAR (Hasan YALÇIN’ın yardımcısı ve Paris muhabiri) vasıtası ile Palas Otelinde bir görüşme yaptıklarını, Fransız İstihbarat sorumlusunun, “Sami HOŞTAN’ın uyuşturucu işi yaptığını, Veli KÜÇÜK’ün de uzun zamandır buna sahip çıktığını, askerlerin uyuşturucu işine yıllardır yol verdiğini, JİTEM’in uyuşturucu trafiğinde yer aldığını anlatarak Sami HOŞTAN ile görüşmek istediğini, kendisinin de Sami HOŞTAN’ın telefonundan aradığını, fakat Sami HOŞTAN’ın kendisine kızarak “Veli abiye sor eğer bir şey varsa Veli abi açıklasın’ dediğini, bu görüşmeden sonra şahısların yanından ayrılarak Drej Ali’nin Bakırköydeki bürosunda Sami HOŞTAN ile buluştuklarını ve konuyu anlattığını, bu arada Veli KÜÇÜK’e bilgi verdiğini Veli KÜÇÜK’ün de “Sami HOŞTAN’a görüşme yapmamasını’ söylediğini, kendisine de “Doğu’ ya söyle Fransız istihbaratından gelenleri yönlendirsin, askerler yapmıyor desin’ dediğiğini, söylemiştir. 

Veli KÜÇÜK, Hüsamettin TÜRKMEN’i 1976 yılından buyana tanıdığını, bu şahsın İskenderun’ dan evli olduğunu, Irak kökenli olduğu için, Irak’a gidip geldiğini, kendisinin de bu şahıstan istihbari faaliyetler için bilgi aldığını, halen de Irak’la irtibatının devam ettiğini, İstanbul’a geldiğinde kendisini aradığını, bu şahsın uyuşturucuyla ilgisi olduğunu hiç duymadığını, Tuncay GÜNEY’in iddialarının hayal mahsulü olduğunu, beyan etmiştir.

 Sedat PEKER çıkar amaçlı suç örgütü lideri olduğundan bahisle yargılanıp hüküm giymiştir ve halen bu suçtan tutuklu bulunmaktadır. Soruşturmada toplanan delillerden Ergenekon yöneticilerinden olan Veli KÜÇÜK, Muzaffer TEKİN ve Mehmet Fikri KARADAĞ ile bağlantılı olduğu anlaşılmıştır. Yine soruşturma kapsamında tespit edilen iletişim tespitlerinde Sedat PEKER ile Veli KÜÇÜK arasında “Veli Abi”, “Sedat’ım”  hitapları bulunduğu, Sedat PEKER’ in her zaman Veli KÜÇÜK’ ün emrinde olduğunu söylediği, Veli KÜÇÜK’e şoförlük yapan Emin Caner YİĞİT’i temin ederek maaşını verdiği, Veli KÜÇÜK’ün vereceği konferansa katılacak adam bularak kalabalık görünmesiyle dahi ilgilendiği,  Veli KÜÇÜK’ ün yurtdışına gidiş gelişlerini Sedat PEKER anlattığı, Veli KÜÇÜK’ ün Sedat PEKER’e Orta Asyadaki Türk Cumhuriyetlerinde örgütlenmeye ilişkin görevler verdiği, Veli KÜÇÜK’ün şöförünün maaşını Sedat PEKER’ in ödediği anlaşılmaktadır. Bu tespitlere karşın Veli KÜÇÜK Sedat PEKER’i babasından dolayı tanıdığını, babası rahmetli olduktan sonra birkaç kez görüştüğünü 5 , 6 yıldır da görüşmediğini söyleyerek ilişkilerinin asgari düzeyde olduğunu belirtmiştir.  Kutlu Savaş tarafından hazırlanan Susurluk raporunda “Çeteler” başlığı altında  “...  Sedat PEKER, Veli KÜÇÜK’ü pek çok kere arıyor. Telefon ayrıntı faturalarının toplamının ise, bu kişilerin legal gelirlerini aştığı görülecektir…” şeklindeki tespitlere yer verilmiştir. 

Mehmet Fikri KARADAĞ, Sedat PEKER’le kendisini Muzaffer TEKİN’ in tanıştırdığını, Muzaffer TEKİN’in, Sedat PEKER’i kendisine “Türkçü, vatansever birisi” olarak tanıttığını, Muzaffer TEKİN ile birlikte hapisten yeni çıktığı dönemde hastanede ziyaretine gittiklerini,  daha sonra Sedat PEKER’in kendisi ve Muzaffer TEKİN’i Beylerbeyi sahilinde yalıdan bozma bir yere davet ettiğini, orada sohbet ettiklerini,  ilerleyen dönem içersinde Sedat PEKER’in kendilerini tekrar yemeğe çağırdığını, Muzaffer TEKİN’ in bürosunda oturmakta iken sonradan adını Boğaç olarak öğrendiği bir şahsın gelerek kendilerini aldığını, birlikte Beykoz’da bulunan büyük bir bahçe içerisindeki eve gittiklerini, bu şekilde görüşmelerinin olduğunu söylemiş, Sedat PEKER’ in adamlarından biri olduğu iddia edilen kişiyle yaptığı bir telefon görüşmesinde Sedat PEKER hakkında “Reis nasıl, iyi mi, selam söyle” dediği tespit edilmiştir. 

 Muzaffer TEKİN, Sedat PEKER ile İstanbul Hilton Otelinde düzenlenen Öztürkler gecesinde tanıştığını, o dönemde kendisini iş adamı olarak bildiğini, birkaç kez görüştüklerini söylemiştir.  

Soruşturma kapsamında yetkili murakıplarca yapılan malvarlığı çalışmasına göre, Veli KÜÇÜK’ ün hesabına para yatırırdığı tespit edilen Mehmet isimli şahsın Sedat PEKER liderliğindeki suç örgütüne üye olmaktan ceza aldığı anlaşılmıştır. 

Veli KÜÇÜK’ e ait ajandanın 03 Kasım Perşembe tarihli sayfasında “Sedat’ın Dosyası Yargıtay 6. Dairede” notu yazdığı tespit edilmiş, Veli KÜÇÜK bu notla ilgili olarak,  Avukat Hakkı KURTULUŞ’un kendisini ziyaret için yanına geldiğinde Sedat’ın dosyasının Yargıtay 6. Dairede olduğunu söylediğini, kendisinin de alışkanlık olduğundan ajandasına yazdığını, fakat Hakkı KURTULUŞ’un söylediği Sedat’ın Sedat BUCAK’mı yoksa Sedat PEKER’mi olduğunu tam olarak hatırlamadığını, söylemiştir.

 Sedat PEKER tarafından 22 Mayıs 2002 tarihinde İstanbul Hilton Otelinde düzenlenen “Turan Gecesi” ne 1500 davetlinin katıldığı, gecede Kızıl Elma ülküsünün anıldığı, öztürkler.com. isimli internet sitesinin diğer Türk devletleriyle birleştirici bir amaç taşıyacağı mesajı verildiği, gecede yaşayan Türk’çüler olarak Korkut EKEN, Veli KÜÇÜK, Muhittin FİSUNOĞLU ve Abdulhaluk ÇAY’a plaket verildiği anlaşılmıştır. 

Tuncay GÜNEY kendisi ile İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünde 2001 yılında yapılan mülakatta konu ile ilgili olarak özetle; Sedat PEKER’in 23 yaşından itibaren Veli KÜÇÜK’ün yanında olduğunu, Veli KÜÇÜK’ le tanışmasından sonra örgütlenmeye başladığını, örgütlenme tarzının diğer mafya gruplarına benzemediğini, her kurumda ve farklı konumlarda adamlarının olduğunu ve çevreye yüklü miktarlarda para dağıttığını, Veli KÜÇÜK’ ün mafya yapılanması olarak ilk sıraya Sedat PEKER’ i koyduğunu, çünkü Sedat PEKER’in laftan çıkmayıp söz dinleyen, bir dediğini iki yapmayan, oğlu gibi sevdiği bir kişi olduğunu, Sedat PEKER’ in depremzedelere yardım etmesi ve halka bazı yardımlarda bulunmasının Veli KÜÇÜK’ ün teorisi olduğunu, Sedat PEKER’ in de bu teori üzerinden hareket ettiğini, söylemiştir.

Semih Tufan GÜLALTAY halen çıkar amaçlı suç örgütü kurmak ve bağlı suçlardan dolayı tutuklu olarak yargılanmaktadır. Soruşturmada elde edilen delilere göre Ergenekon yöneticilerinden olan Muzaffer TEKİN, Mehmet Fikri KARADAĞ, Sevgi ERENEROL ve Veli KÜÇÜK’ ün ilişki içersinde oldukğu anlaşılmaktadır. Semih Tufan GÜLALTAY ifadesinde özetle, 1998 yılında Akın BİRDAL’ a yapılan saldırıyı azmettirmekten dolayı 4,5 yıl ceza yattığını, tahliye olduktan sonra bir dönem Ulusal Birlik Partisi’nin genel başkanlığını yaptığını, ancak daha sonra sabıkası nedeni ile bu partiden ayrılarak Ulusal Birlik Platformunu kurduğunu, istihbaratçı olarak tanıdığı Yeşil (Kod)  Mahmut YILDIRIM ile henüz aranmadığı dönemde bir iki kez görüştüğünü, Mete YALAZANGİL 'in tutuklu olduğu dönemde Yozgat ve Kastamonu Cezaevinde ziyaretine geldiğini, Muzaffer TEKİN’i Akın BİRDAL olayından dolayı tutuklanan devre arkadaşı Emekli Binbaşı Namık OZANSOY’u cezaevinde ziyarete geldiğinde tanıdığını, tahliye olduktan sonra Muzaffer TEKİN ile görüştüklerini, ara sıra kendisinin Küçükyalı’ daki bürosuna çay içmeye geldiğini, Mehmet Fikri KARADAĞ' ın da Muzaffer TEKİN ile birlikte iş yerine geldiğini, Atatürkçü Düşünce Derneği Genel Başkanı olan Şener ERUYGUR’ un aynı zamanda Ulusal Birlik Platformunun Ankara başkanı olduğunu,  Sevgi ERENEROL'u, Muzaffer TEKİN aracılığı ile tanıdığını, birlikte Türk Solu Dergisinin bir toplantısına katıldıklarını ayrıca daveti üzerine Türk Ortodoks Patrikhanesindeki Paskalya yemeğine katıldığını, Veli KÜÇÜK ile tanışmadıklarını, kardeşi Emre GÜLAYTAY'ın Veli KÜÇÜK ile bir tanışıklığı olduğunu bilmediğini, Tuncay GÜNEY'in Yozgat Cezaevinde iken kendisini ziyarete gelerek kendisini Veli KÜÇÜK' ün emrinde çalışan Özel Harp Dairesinde istihbarat görevlisi binbaşı olarak tanıttığını,  bu görüşmede Tuncay GÜNEY'in kendisinde bazı işler yaptırabilecek türde insanlar aradığı izlenimi bıraktığını, söylemiştir.

  Semih Tufan GÜLALTAY’ ın 25.02.2007 tarihinde Taksim meydanında düzenlenen mitinge Veli KÜÇÜK, Muzaffer TEKİN, Sevgi ERENEROL ve Kemal KERİNÇSİZ ile birlikte katıldığı tespit edilmiştir. 

 Semih Tufan GÜLALTAY’ ın lideri olduğu iddia edilen çıkar amaçlı suç örgütüne yönelik soruşturma kapsamında tespit edilen iletişimlerde, Semih Tufan GÜLALTAY ’ ın kardeşi Emre GÜLALTAY’ ın kendisinin bir yakınını yasadışı olduğu anlaşılan bir tahsilât girişiminden dolayı mağdur ettiğini söyleyen kişinin “…Şimdi bizim yeğene biz derin devletiz hesabına bazı hareketler yapmış…”, “…Muzaffer Abiye gidiyorum, Tekin' e,  oraya gelecekler hepsi…”,  “Benim yeğenime böyle tahsilat olurmu ya. Muzaffer TEKİN' e çağıracam Emre’ yi…” dediği, tespit edilmiştir.  Yine aynı soruşturmada şikayetçi konumunda bulunan Esra Feride GÖKÇİMEN’in özetle, Danıştay saldırısından iki gün önce Muzaffer TEKİN’in yanında 4-5 kişilik bir grup ile Semih Tufan GÜLALTAY’ın ofisine gelerek saatlerce toplantı yaptıklarını, Muzaffer TEKİN’ in bu binaya sık sık geldiğini, yine Danıştay saldırısı tetikçisi Alparslan ARSLAN’ın da olaydan önce bu binaya kalabalık bir grupla geldiğini gördüğünü, Danıştay Saldırısının gerçekleştiği günün gecesi Veli Kılıç ve Sami Alper Eren’ in ayrı ayrı kendisini arayıp Semih Tufan GÜLALTAY’ ın talimatı olduğunu söyleyip Muzaffer TEKİN, Savaşhan TOSUNOĞLU, Mahmut AYDIN ve soyadını hatırlayamadığı Mahmut’ un isimlerini ulusalbirlikkomitesi.com sitesinde bulunan kurucu üyeler listesinden silmesini istediklerini, söylemiştir. 

Mehmet Fikri KARADAĞ, Semih Tufan GÜLALTAY hapisteyken kardeşi Emre GÜLALTAY’ı Muzaffer TEKİN’in bürosunda tanıdığını, cezaevinden çıktıktan sonra Muzaffer TEKİN veya tek başına en az 10 defa görüştüğünü, bu görüşmelerin bazılarında kendisinin resmi kıyafetli olduğunu, Semih Tufan’la Ulusal Birlik Partisinin kurulması aşamasında görüş alışverişlerinde bulunduklarını hatta partinin ismini birlikte koyduklarını, birlikte Ankara’ya giderek bazı şahıslarla görüşme yaptıklarını, söylemiştir. Muzaffer TEKİN, Akın BİRDAL suikastından dolayı aranan Semih Tufan GÜLALTAY’ı evinde saklamadığını, ancak bu kişiyi saklayan Emekli Binbaşı Mahmut Zihni OZANSOY’ un kendisinin arkadaşı olduğunu, Semih Semih Tufan GÜLALTAY’ın cezaevi döneminde ailesi ile ilgilendiğini, 2003 yılında tahliye olduktan sonra tekrar irtibat kurduklarını ancak yaklaşık üç senedir görüşmediklerini, söylemiştir.

Tuncay GÜNEY kendisi ile İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünde 2001 yılında yapılan mülakatta konu ile ilgili olarak özetle; Akın BİRDAL’ın Kuzey Irak’ takı uyuşturucu anlaşmazlığından dolayı Yeşil (Kod)  Mahmut YILDIRIM’ ın emri ile vurulduğunu, Yeşil’in Veli KÜÇÜK’ün adamı olduğunu, Yeşil’ in adamının da Cengiz Astsubay olduğunu, Semih Tufan GÜLALTAY’ ın Akın BİRAL’ı vurmaktan yakalanıp ceza evine konulduğunu, Semih Tufan’ın kardeşi Emre GÜLALTAY’ın Korkmaz YİĞİT’i sıkıştırdığını, bunun üzerine Veli KÜÇÜK’ ün Emre yi yanına çağırdığını, Emre GÜLALTAY’ın Veli KÜÇÜK’ün karşısında “iki büklüm oturarak” bir emri olup olmadığını sorduğunu beyan,  etmiştir.

“Drej” lakaplı Ali YASAK Çıkar amaçlı silahlı suç örgütü kurmak, gasp, adam öldürmeye tam teşebbüs, tehdit suçlarından hüküm giymiştir. Soruşturmada elde edilen delilere göre Ali YASAK ile Ergenekon yöneticilerinden olan Veli KÜÇÜK’ ün ilişki içersinde olduğu anlaşılmaktadır. Ali YASAK 1999 yılında tesadüfen Veli KÜÇÜK’le tanıştığını, 1–2 sene sonra yine tesadüfen Avcılık Kulübünde karşılaşıp selamlaştıklarını, bunun haricinde Veli KÜÇÜK ile ne telefonla ne de yüzyüze görüşme yapmadığını, Sami HOŞTAN'ı kardeşinin düğününe geldiği için tanıdığını, ara sıra telefonla görüştüklerini, Tuncay GÜNEY’ i ise tanımadığını, Susurluk kazasının olduğu dönemde henüz Veli KÜÇÜK ile tanışmadıklarını, kazayı hatırlamadığı birisinin haber vermesi üzerine olay yerine gittiğini, Abdullah ÇATLI’ yı kendisinin Ülkü Ocaklarında faaliyet gösterdiği dönemden tanıdığını, 1979 yılından sonra ise görüşmediklerini, kazada ölenlerin Susurluk adliyesine götürüldüğünü duyduğundan Adliyeye gittiğini, burada Sami HOŞTAN, Ayhan ÇARKIN ve isimlerini hatırlayamadığı kalabalık bir grubun olduğunu gördüğünü, bu grup ile birlikte Abdullah ÇATLI' nın cenazesini alarak Nevşehir'e götürdüklerini, kaza yapan araç içerisinde olduğu söylenen çantadan haberi olmadığını, Tuncay GÜNEY’in bu konudaki beyanlarının yalan olduğunu söylemiştir.  Veli KÜÇÜK, Ali YASAK ile sadece iki kez karşılaştığını, Sami HOŞTAN Ali YASAK ile kardeşi Mehmet YASAK’ın düğününde tanıştıklarını, kendisi ile herhangi bir işi olmadığını, Susurluk davasından olayı yattığı cezaevinden 2002 yılında çıktıktan sonra  Bakırköy' deki ofisine geçmiş olsuna geldiğini söylemişlerdir. 

Tuncay GÜNEY kendisi ile İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünde 2001 yılında yapılan mülakatta konu ile ilgili olarak özetle; Veli KÜÇÜK’ ün Giresun’ da görevli olduğu dönemde oranın Kurmay Başkanı, bir Albayın ve kendisinin birlikte olduğu ortamda televizyonda Veli KÜÇÜK’ le ilgili bir haber dinlediklerini, Veli KÜÇÜK’ün burada “…Mehmet AĞAR’ da ölecekti biliyorsun, o gün onlar oteldeydiler, bunların aslında hep beraber gitmeleri, o kazada olmaları gerekiyordu,  bizimkiler öbür arkadaki arabadaydılar, Allah’ tan o çantayı Drej Ali aldı, bunu ben kendi başıma mı yapmışım, bu kadar işi Veli KÜÇÜK olarak tek başına mı yapmışım, yani eğer beni gönderirlerse, ben de konuşacağımı konuşurum…” dediğini, Susurluk’ taki kaza yerine ilk gidenin Drej Ali olduğunu, Veli KÜÇÜK’ ün orada bulunan görevlileri arayarak, cenazenin Drej’e teslim edilmesini söylediğini,  Veli KÜÇÜK’ ün olay sonrasında “Allahtan biz o çantayı şey yaptık, eğer çanta başkalarının eline geçseydi mahvolurduk, bizi bertaraf ederlerdi” dediğini,  Drej Ali’nin kendisine “Abdullah ÇATLI yemek yediğimiz faturalardan harcadığımız fişlere kadar notlarını tutardı” diyerek bütün belgelerinin çanta içersinde olduğunu, “Çantayı yukarıya abiye gönderdim” diyerek Veli KÜÇÜK’e gönderdiğini ima ettiğini, ayrıca Sami HOŞTAN’ ın uyuşturucu meselesi ile ilgili Drej Ali’ nin Bakırköy’ deki bürosunda Sami HOŞTAN ile buluşarak görüşme yaptıklarını, söylemiştir. 

Soruşturmada elde edilen Birleşik Komün Girişim, İstanbul–27 Haziran 2000 isimli örgüt dokümanının son sayfasında; “Sayın Ali YASAK” hitabı altında “…Öncelikle son derece memnuniyet verici içten yaklaşıklarınızın titiz ve ciddi bir dikkatle değerlendirmeye alındığını bilmenizi isteriz. Ticari şirket girişim önerileriniz kurumumuza bir rapor olarak sunulmuştur. Raporlarda yer alan öneriler dayanışma prensipleriyle değerlendirilmiştir. Özetle ifade edilen hususların dikkate alınması önemle rica edilir. Başarılı çalışmalarınızın devamlılığını dileriz. Ekte bilgilerinize sunulan Lobi kodlu doküman Birleşik Komün’ün amaçlarını açıklıkla ortaya koymaktadır. Saygılarımızla. Birleşik Komün…” yazdığı görülmüştür. Yine soruşturmada Protokol A.Ş. Uluslararası Halkla İlişkiler Şirketi Projesi ve Securıty A.Ş.Uluslararası Güvenlik Şirketi Projesi, İstanbul–26 Haziran 2000 isimli örgüt dokümanları ele geçirilmiş, içeriklerinin incelenmelerinden bu iki dokümanın Ali YASAK tarafından hazırlanıp Ergenekon’a sunulduğu, örgütün de bir değerlendirme yaparak Birleşik Komün Girişim, İstanbul–27 Haziran 2000 dokümanı içerisinde Ali YASAK’ a cevap verdiği anlaşılmıştır. 

Ergenekon’ a bağlı veya kontolü altındaki çıkar amaçlı suç örgütleri yönetici ve üyelerinin, Ergenekon’un derin devlet olduğunu, kendilerinin de derin devlete çalıştıklarını dile getirerek bir taraftan çevrelerine korku salıp çıkar sağlamaya, diğer taraftan da kendilerini güçlü göstermeye çalıştıkları, örneğin Sedat PEKER’in Güler KÖMÜRCÜ ile yaptığı bir telefon görüşmesinde söylediği gibi, geçmişte kahvehane tarama gibi eylemleri derin devlet adına yaptıklarına inandıkları, yine Cumhuriyet başsavcılığımıza ihbar yolu ile gelen CD deki ;  2000 yılında Uşak Cezaevi isyanı sırasında Nuri ERGİN’in kiremit renkli bir binanın penceresinden çıkarak sağ elini yukarı doğru kaldırıp işaret parmağını sallayarak “Bu devlet bana Mustafa DUYAR’ı öldürttü, ben öldürttüm, şimdi canlı söylüyorum”, Vedat ERGİN’in de “Biz bu devlet için mermi sıktık, Hem de sizin için, Hem de asker için” dedikleri, devamında Vedat ERGİN’ in “Bak bak” sözleri ile birine seslendikten sonra “Veli Abi’yi ara, Veli Küçük’ü ara. Bizi sor, Başka bir şey söylemiyorum. Allah’a emanet olun...” sözlerinden de anlaşılacağı gibi Sabancı Suikastı faili Mustafa DUYAR’ı devlet adına öldürdüklerine inandıkları anlaşılmaktadır. 

Ergenekon yapılanmasının bazı silahlı eylemleri mafya gruplarına havale ederek olayın gerçek azmettirticisi olan örgüt ve yöneticilerinin deşifre olmasını önlemek, uyuşturucu, çek senet tahsilâtı, haraç alma gibi birçok illegal faaliyet ile yüksek miktarda haksız kazanç elde eden mafya gruplarının kazancından örgüt adına yararlanmak,  legal görünümlü gösteri, yürüyüş ve benzer faaliyetlerde örgüt amaçları doğrultusunda ve gerektiğinde toplumda huzursuzluk, kargaşa çıkartmak amacında olduğu anlaşılmaktadır.  

TERÖR ÖRGÜTLERİ BAĞLANTISI  

Ergenekon yapılanmasının temel belgesi olan, Ergenekon Analiz, Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi – İstanbul 29 Ekim 1999 isimli dokümanın “Terör” başlığı altında; “… 21. yüzyılda en önemli sorunlardan birisinin terör olacağı, Türkiye için terörün yalnızca toprak bütünlüğünün ortadan kaldırılması ve bölgesel istikrarsızlaştırma amacı taşımadığı, bunların yanı sıra Türkiye’nin ticaret ortaklarına yönelik terör ile Türkiye’nin dış ticaretine büyük darbe vurarak önünün kesilmesinin sağlanmaya çalışıldığı, bu nedenle terör gruplarının kontrol altında tutulması gerektiği, gereğinde naylon terör grupları oluşturularak terör dünyasına yön verilmesi ve güçlü istihbarat örgütlerinin kurguladığı oyunun içinde mutlaka yer alınması gerektiği…”  belirtilerek terör gruplarının kontrol altında tutulması, gereğinde naylon terör grupları oluşturularak terör dünyasına yön verilmesi anlayışı benimsenmiştir. 
Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden Ergenekon’ un Pkk/Kongra-Gel, DHKP/C ve Hizbullah isimli terör örgütleri ile bağlantılı olduğu, bu terör örgütlerini amaçları doğrultusunda kontrol altında tuttuğu, yönlendirdiği veya kullandığı şüphesi doğuracak deliller elde edilmek ile,  zaten örgütün temel belgesinde belirlenen hedefin uygulamaya konduğu anlaşılmış, bu şüpheyi doğuran delil, olay ve değerlendirmeler aşağıda anlatılmıştır. 

PKK/KONGRA-GEL  

Panzehir, Etnik/Bölücü Operasyonların Tasfiyesi, Kürt Hareketi ve Türk-Kürt Kardeşliği / İstanbul– 27 Mart 2000 isimli örgüt dokümanının, 

“Abdullah ÖCALAN faktörü” başlığı altında; “… Şu halde İmralı Cezaevi’nde tutuklu bulunan ve yargı süreci devam eden Abdullah Öcalan, hakkında bağımsız Türk Mahkemeleri’nin vereceği karar ve buna bağlı gelişmeler etnik ayrılıkçı terör ve buna bağlı Kürt hareketinin siyasallaştırılması çabaları üzerinde önemli etkisi olacağı çok açıktır. Yargı süreci devam ederken Abdullah Öcalan’ın PKK ve HADEP’e yönelik talimatlarının medya aracılığı ile kamuoyuna sıkça yansıtılıyor oluşu, kamu vicdanında yaralar açmasının yanısıra, dış dünya kamuoyunda da hâlâ önemli bir gücün lideri konumunun korunmasına da olanak sağlamaktadır. Şu halde Öcalan’ın medya aracılığı ile mesaj iletmesine imkân verilmesi yerine, bu anlamdaki çalışmalarda Öcalan’ın yazılı mesajlarının güvenilir kuryeler aracılığı ile iletilmesinin sağlanması çok daha akılcı bir yöntem olacaktır…”

“…Abdullah Öcalan’ın tutukluluk sürecinden yararlanılması ve PKK Başkanlık Konseyi kadroları süratle tasfiye edilerek yerleri elde edilmelidir. Bunun gerçekleştirilme olanağı vardır. Ve bunu Abdullah Öcalan gerçekleştirebilir…,…Abdullah Öcalan, beyanlarında HADEP’in çalışmalarını yeterli bulmadığını ifade etmiştir. Buradan yola çıkarak, PKK Başkanlık Konseyi’ni tasfiye ederek yerlerine önereceği yeni isimlerin görev almasını sağlayabilir. Bu HADEP kadroları için de geçerlidir. Çünkü, kendisini halen PKK’nın vazgeçilmez tek lideri olarak görmekte bu psikolojik duygu ve düşünceden kendisini kurtaramamaktadır. Aynı duygu ve düşünceler PKK ve HADEP tabanı için de geçerlidir. Özetle Abdullah Öcalan, henüz emekli olmamıştır. Ve emekliliğe de kendisini hazır hissetmemektedir...” 

“Operasyon” başlığı altında; “…Abdullah Öcalan’ın yargı süreci içinde gerçekleşebilecek olan bu operasyonun temel hareket noktası: PKK yönetim kadrolarının başarısızlık nedeniyle tasfiye edilerek, yerlerine Türk Silahlı Kuvvetleri mensuplarından seçilecek olan genç, donanımlı ve uygun subayların atanmasından ibarettir. Böylece Pentagon merkezli AB destekli PKK Terör Örgütü tümüyle dış güç odaklarının kontrol ve yönetiminden arındırılmış olacaktır…,…Kontrol altına alınmış PKK terör örgütünün yanısıra aynı uygulama HADEP kadroları için de gerçekleştirilmelidir…,……TBMM’ne Pentagon emrinde ve AB güç odaklarının desteğinde girecek olan PKK uzantısı HADEP’in Türk Silahlı Kuvvetleri eliyle girmesinde milli egemenlik ve ulusal çıkarlar adına yarar vardır…”

“Yayın organlarının denetimi” başlığı altında “…Operasyon sonucu yayın organlarının denetim ve kontrolü de ele geçirilmiş olacağından etnik ayrılıkçı Kürt hareketi, dünya kamuoyunda sesini duyurmaya çalışırken Pentagon talimatlarına uygun yayın politikası yürütemeyecektir…” şeklinde ibarelerin bulunduğu görülmüştür.

Fabrikatör, Gözlem&Analiz / İstanbul-Şubat 2000 isimli örgüt dokümanının bir bölümünde “…PKK Genel Sekreteri Abdullah Öcalan ile Dr. Doğu Perinçek, Bekaa vadisindeki PKK kampında görüşmüşlerdir. Ayrıca, Abdullah Öcalan’ın yakalanarak Türkiye’ye getirilmesi ve İmralı Cezaevi’ne kapatılması ile başlayan süreç içinde Öcalan’ın avukatları ile Dr. Doğu Perinçek arasında başlayan teori ve düşünce alış verişi dikkat çekicidir…” denilmektedir. 

Ulusal medya 2001, İstanbul-Aralık 2000 isimli örgüt dokümanının bir bölümünde “…Bilinen bir gerçektir ki; Perinçek grubu tarafından kurulan Ulusal TV’nin gerçekte gizli tutulan kuruluş amacı, PKK’nın yayın organı Medya TV (MEDTV)’ye alternatif bir televizyon yayıncılığının Avrupa, Ortadoğu ve Avrasya coğrafyasına hâkim olabilmesidir. Bu yöntemle Türkiye’deki Kürt kökenliler İşçi Partisi ekseninde toplanacak, Kuzey Irak ve Kafkas bölgelerinde dağınık halde bulunan Kürt kökenliler ise; Batı karşıtı terör grupları olarak Kuzey Irak topraklarında (Türkiye’ye sınır bölgelerde) konuşlandırılacaktır. Böylece Asya’ya açılan kapı eşiğinde ABD’nin önünde Ortadoğu eksenli bir terör seti oluşturulacaktır. Arzulanan hedefe varılabilmesi için ise; en güçlü ve yasal propaganda silahı olan televizyon yayıncılığıdır...” denilmektedir.

Tuncay GÜNEY kendisi ile İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünde 2001 yılında yapılan mülakatta konu ile ilgili olarak özetle; PKK ile DHKP/C’ nin ittifak yaptığı dönemde Giresun’da görev yapan Veli KÜÇÜK’ ün cezaevinde yatan Meral KIDIR’a “Meral, Dursun’ a söyle, benim bölgemde PKK ile yapmış olduğu ittifakı bozsunlar” haberi gönderdiğini, sonrasında Veli KÜÇÜK’ ün kendisine Meral’in Dursun KARATAŞ’ a gönderdiği mektupta “Dursun, Veli Paşa’nın olduğu bölgede ben eylem yapmam. Siz bu hatayı Bedri YAĞAN ile beraber yapmıştınız, ben örgütümün helak olmasını istemiyorum” yazdığını anlattığını,   

Kendisinin bir dönem gittiği Suriye’den dönerken Kilis Öncüpınar kapısında polislerin çantasını arayarak Doğu PERİNÇEK ile Abdullah ÖCALAN’ ın birlikte çekilmiş fotoğraflarını bulup aldıklarını, bunları Hanefi AVCI’ nın gazetelere verdiğini, Veli KÜÇÜK’ ün hiçbir zaman Hanefi AVCI’ yı sevmediğini,

Bir dönem Kuzey Irak’a gitmek üzere Ayşe ÖNAL, Bengüç, Aydınlık Dergisi Paris Muhabiri Doğan DUYAR  ile Habur’ a gittiklerini, altlarında BMV 5.20 İ marka bir araba olduğunu, Habur’ da Gümrük Baş Muhafaza Müdürü Cemal’in adamlarının kendilerini karşıladığını, burada daha öne Jitem’ de çalışan Veli KÜÇÜK’ ün adamı Ali Balkan METE’ nin bulunduğunu,  Veli KÜÇÜK’ ün Cemal’ i de tanıdığını, arkalarında içinde silah olan konteynırlı iki arabanın daha olduğunu Habur Hac Konaklama tesislerinde Yaşar isimli şahıstan öğrendiğini, Jitem’ den gelen elemanların da yanlarında olduğunu, araçlara Arap plakası takıldığını, sınırı gece vakti geçtiklerini ancak Cemal’in öncesinden pasaport işlemlerini hallettiğini, Kuzey Irak’ a geçtikten sonra Zaho’ ya, daha sonro Duhok’ a giderek bir hafta kadar kaldıklarını ve Erbil’ e geçtiklerini, orada altlarında bulunan BMW’ nin alınarak başka bir araç verildiğini, Kürdistan Başkanı Kosret RESUL ile görüştüklerini, orada kaldığı dönemde Jitem Subayları ile silahlardan 12.000 adedinin Barzani’ ye, 12.000 adedinin de Talabani’ye verildiğini, ancak Kosret RESUL’un kendilerine 6.000 adet silah verildiğini söyleyerek “Tamer hep bize böyle şeyler yapıyor” dediğini, geriye kalan 6.000 silahı ise Talabani’ nin adamları, Binbaşı Tamer ve diğer subayların Kale Dizar denilen Komünist Parti binasında PKK’lı Cemil BAYIK’a teslim ettiklerini, Cemil BAYIK’ ın bu silahların Doğu PERİNÇEK’ in organizesinde yani üst kadro içindeki cunta hareketinden geldiğini bildiğini, Kuzey Irak’ ta a muhatap olduğu şahısların kendisini Doğu PERİNÇEK’ in referansıyla Ankara’ dan Aydınlık Dergisinden geliyor şeklinde tanıdıklarını, zaten yanında da Aydınlık Dergisi Paris Muhabiri Doğan DUYAR’ ın da bulunduğunu, 

Doğu PERİNÇEK’ in kendisine, Abdullah ÖCALAN Suriye’den çıktıktan sonra Avukatı Doğan ERBAŞ’ın gelerek Abdullah ÖCALAN’ ın teslim olacağını ve Türk Askerleriyle işbirliği yapmak istediğini söylediğini, kendisinin de bunu Veli KÜÇÜK’ e ilettiğini, Veli KÜÇÜK’ ün talimatı Doğu PERİNÇEK’in odasında Doğan ERBAŞ’ la görüşme yaptıklarını, bu görüşmede Mehmet Adnan AKFIRAT’ ın da bulunduğunu, Abdullah ÖCALAN’ ın hangi şartlarda teslim olacağının konuşulduğunu, avukatla üç kez görüşme yaptıklarını, hatta teslim olduktan sonra sorgusuna kimin gireceğinin, sorguda Doğu PERİNÇEK ve diğer birçok ilişkisi konusunda temkinli davranılması gerektiğinin konuşulduğunu ve arkasına basılmış vaziyette Veli KÜÇÜK’ e bir mektup olduğu söylenen Abdullah ÖCALAN’ a ait “Bir muhatap arıyorum” isimli kitabın verildiğini, Abdullah ÖCALAN’ ın teslim olma şartları arasında;  Avrupa’dan gelecek barış heyetlerinin kabul edilmesi, Kuzey Irak’ tan bir kısmı itirafçı olarak gelecek gerillanın köylerine dönmesine göz yumulması,  Murat KARAYILAN, Cemil BAYIK gibi üst düzey örgüt yöneticilerin yurt dışına gitmeleri, yurt dışında teröre, silahlı propagandaya karışmamış kişilerin Türkiye’ ye barış gönüllüleri adı altında teslim olması, örgüt kamplarının kısıtlanması, İran’ da bir kampın kalması, Suriye’ deki kampı Filistin Kurtuluş Örgütü’ne verilmesi, PKK’ nın Kuzey Irak’ ta kalarak Türkiye’nin üçüncü kol gücü olarak faaliyetine devam etmesi, Talabani ve Barzani’ ye kurulan seyyar karakollara silahlı gerillaların yerleşmesi, silahlı gerilla sayısının 3000’ e düşürülmesi olduğunu, kendisinin bu görüşmeleri Veli KÜÇÜK’ e ilettiğini, onun da yukarı ile konuyu görüşeceğini söylediğini, ilerleyen dönemde Veli KÜÇÜK’ ün bu işi Doğu PERİNÇEK’ in takip etmesini istediğini, Doğan ERBAŞ’ ın MİT ve Özel Kuvvetler tarafından takip edildiğini anlattığını,

Veli KÜÇÜK’ ün  Mit’in adamı diyerek Abdullah ÖCALAN’ ın avukatı  Ahmet Zeki OKÇU’ yu istemediğini,  Doğu PERİNÇEK’in kendisinin de bulunduğu ortamda Doğan ERBAŞ’ a “…Ahmet Zeki OKÇU’yu istemiyor, çıkartalım…” dediğini,  sonrasında da Ahmet Zeki OKÇU’ nun  Abdullah ÖCALAN’ ın avukatlığından çıkartıldığını, söylemiştir. 

 Veli KÜÇÜK, Tuncay GÜNEY’ in bahsettiği Gümrük Muhafaza müdürü Cemal KARAHAN’ ı 1983 yılında Edirne Gümrük Muhafaza Müdürü iken tanıdığını,  yine Ali Balkan METE’ yi de tanıdığını, bir dönem Habur sınır kapısında gümrük görevlisi olarak çalıştığını bildiğini, Tuncay GÜNEY’ in Kuzey Irak’a gittiğini bildiğini, hatta Kuzey Irak’ tan  kendisini telefonla arayarak Mesut BARZANİ ile görüştürmek istediğini, kendisinin görüşmek istemeyerek 15-20 dakika sonra aramasını söylediğini, bu arada Milli İstihbarat Teşkilatında görevli Mehmet EYMÜR’ ü arayarak konuyu istihbari bilgi açısından kaydedip takip etmelerini söylediğini, bir süre sonra Tuncay GÜNEY’ in tekrar aradığını ve kendisini bir şahısla görüştürdüğünü, ancak görüştüğü kişinin Barzani olduğunu tahmin etmediğini, Tuncay GÜNEY’ in o bölgede kendisini havalı göstermek için böyle davrandığını tahmin ettiğini, Tuncay GÜNEY’ in konu Kuzey Irak’a silah götürülmesi ile ilgili diğer sözlerinin yalan olduğunu beyan etmiştir.

Doğu PERİNÇEK, Tuncay GÜNEY’in bahsettiği gibi kendisinin odasında Doğan ERBAŞ ile görüşme yapmadığını, bu görüşmeyi Mehmet Adnan AKFIRAT’ ın bilebileceğini, Abdullah ÖCALAN’ ın İmralı’da Atatürk devrimini savunan açıklamalar yaptığını, hatta PKK yayınlarında da Abdullah ÖCALAN’ ın Türkiye’nin birliği içinde Atatürkçü bir çözüm savunduğu hususunun yer aldığını, Mehmet Adnan AKFIRAT’ ın Aydınlık Dergisi Haber Müdürü olarak yanlış haber yapmamak için Abdullah ÖCALAN’ ın avukatı Doğan ERBAŞ’tan bu konuyu sorduğunu, ismi geçen Mehmet Adnan AKFIRAT da, Doğan ERBAŞ ve Doğu PERİNÇEK ile Abdullah ÖCALAN”ın yakalanmasından önce teslim olacağına ilişkin bir görüşme yapmadığını, daha sonra Doğan ERBAŞ ile görüştüğünü, ancak bu konuyla ilgili olmadığını, söylemişlerdir.  

 Konu ile ilgili kolluk değerlendirme raporunda özetle; Abdullah ÖCALAN’ ın Avukatı İrfan DÜNDAR 26.10.1999 tarihli dilekçesinde Abdullah ÖCALAN’ ın çağrısı üzerine Avrupa’dan 8 kişilik bir grubun 29.10.1999 tarihinde teslim olacağını belirtmesinden sonra 29.10.1999 tarihinde kendilerini barış heyeti olarak kabul eden Haydar ERGÜL, Dilek KURT, Aysel DOĞUN, Yusuf KIYAK, Ali Şükran AKTAŞ, Aygül BİDAV, Hacı ÇELİK ve İmam CANPOLAT’ ın İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğüne teslim oldukları, ifadelerinde özetle PKK/KONGRA-GEL terör örgütü mensubu olduklarını ve bundan dolayı pişman olmadıklarını, Abdullah ÖCALAN’ ın çağrısı gereği barış heyeti olarak teslim olduklarını söyledikleri, PKK/KONGRA-GEL Terör Örgütünün 1 Eylül 1999 tarihinde tek taraflı olarak ateşkes ilan ettiği, örgütün kırsal alanından ve yurtdışından iki grubun iyi niyet göstergesi olarak Türkiye’ye geldiği, Abdullah ÖCALAN’ ın sözde barış için gereken koşulları kamuoyuna açıkladığı, örgütün üst düzey yöneticileri olan Murat KARAYILAN ve Cemil BAYIK’ ın yurt dışına çıktıklarının tespit edildiği, Abdullah ÖCALAN yakalandıktan sonra gerçekleştirilen ilk kongre olan örgütünün 7. Kongresinde kapsamlı bir barış projesinin hazırlanması, Abdullah ÖCALAN’ a siyasal çalışma özgürlüğü ve sözde Kürdistan’a barış şiarıyla genel bir kampanya başlatılması kararlarının alındığı, 15 Şubat 1999 tarihinde Kenya’da yakalanarak Türkiye getirilen Abdullah ÖCALAN’ ın İmralı Cezaevine konmasına rağmen bugüne kadar avukatları aracılığıyla örgütü yönetmeye devam ettiğinin anlaşıldığı,  

Veli KÜÇÜK’ ün Tuncay GÜNEY’in kendisini Barzani diye takdim ettiği bir kişi ile görüştürdüğü beyanı, Tuncay GÜNEY’in ikametinde yapılan aramalarda Barzani ile yan yana çekilmiş fotoğraflarının ele geçmesi, Veli KÜÇÜK’ ün Tuncay GÜNEY’ in bahsettiği gümrük görevlilerini tanıdığı beyanı, içeriği yalanlansa da Abdullah ÖCALAN’ ın Avukatı Doğan ERBAŞ ile yapıldığı iddia edilen toplantının Mehmet Adnan AKFIRAT tarafından doğrulanması,  bu toplantılarda gündeme geldiği iddia edilen şartların bir kısmının gerçekleşmiş olması hususlarının Tuncay GÜNEY’ in anlatımlarının en azından bir kısmının gelişen olaylar ile uyumlu bulunduğunu gösterdiği belirtilmiştir. 

 Cumhuriyet başsavcılığımıza ihbar yolu ile gelen mektup ekinde; tanınmış birçok gazeteci ve diğer kişiler ile Yalçın KÜÇÜK, Doğu PERİNÇEK ve Ferit İLSEVER’in PKK kamplarında Abdullah ÖCALAN ile çekilen fotoğrafları bulunduğu görülmüş, özellikle Doğu PERİNÇEK’ in PKK terör örgütü kampını ziyaretinde çekilmiş, askeri bir düzene göre sıralanmış PKK teröristlerince karşılandığı, PKK’lı teröristlerin tek tek ellerini sıktığı, PKK terör örgütü elebaşı Abdullah ÖCALAN’ ın kendisine çiçek verdiği ve birlikte PKK’ lı teröristlere hitap ettikleri fotoğraflar olduğu görülmüş, bu fotoğraflarda Doğu PERİNÇEK’ in bir gazetecilik faaliyetinden ziyade PKK terör örgütünü denetliyor edası içerisinde bulunduğu anlaşılmıştır.      

İşçi Partisi Genel Merkez binasında yapılan aramada disket içersinde 26 Mayıs 2000 günlü Doğu PERİNÇEK tarafından Abdullah ÖCALAN’ a yazılan bir mektup ele geçirilmiştir. “Sayın Abdullah ÖCALAN, Avukatlarınız selamlarınızı getirdi ve önümüzdeki süreçle ilgili görüşlerimi sordular. Onlara anlattıklarımı Türkiye’nin bağımsızlık ve birliği için duyduğum sorumluluk gereği ayrıca size yazmayı yararlı gördüm.” sözleri ile başlayan mektupta Doğu PERİNÇEK’ in, Avrupa Birliğine girme süreciyle ilgili görüşlerini, Kürt sorununa çözüm önerilerini, PKK ve HADEP hakkında yapılması gerekenleri anlattığı, mektubun sonundaki notta ise “…Bu mektubun bir örneği Genelkurmay Başkanlığının bilgisine sunulmuştur...” yazdığı görülmüştür.

Hikmet ÇİÇEK’ ten elde edilen flash diskte ve İşçi Partisi binasındaki basın bürosunda bulunan bilgisayarda “Provakasyon Mektubu” başlıklı, Avukat ve Oğuz olarak belirtilen iki kişinin konuşma çözümü olduğu anlaşılan bir yazı bulunmuştur. Metin içeriğinden “Avukat” olarak konuştuğu belirtilen kişinin Abdullah ÖCALAN’ ın avukatı olduğu, “Oğuz” ismi verilen kişinin Özel Kuvvetler görevlisi olduğu anlaşılmaktadır. Bu çözümün “…Oğuz: Böyle bir girişimin neden bir yıl sonra başlatıldığını sorabilirsiniz. Daha önce görüşmeler oldu. Protokollar da imzalandı. 1995-96’da Şam’da, Öcalan’ın bilgisinde bir protokol imzalandı. Ben bu girişimde kendim bulundum. Daha sonra 1997’de Brüksel’de görüşme oldu... , …Avukat: Bu girişimi çok olumlu buluyoruz. Baştan belirteyim. Ben PKK’yi değil Öcalan’ı temsil ediyorum. Öcalan avukatlarına kendi adına her türlü girişimde bulunma yetkisi verdi. Hatta bizi yeni açılımlar yapmadığımız için eleştiriyor. Öcalan PKK’ dir. Önce Öcalan benimser, PKK ona uyar. Açılımları, Öcalan yapar. Kürt halkı da onu kabul eder. Bugün söylediğinin yarın 180 derece tersini söylese, yine PKK onun arkasından gider. Öcalan’ın kabul etmesi sorunu çözer.  Biz, Öcalan’ın adına ilişkiye geçiyoruz, Oğuz: … Öcalan’ın avukatlarının çoğunun çift hatta üç taraflı çalıştığını biliyoruz. MİT bağlantılılarının Ahmet Zeki Okçuoğlu’ ndan ibaret olmadığını biliyoruz. Siz de bilin….” şeklinde devam ettiği görülmüştür. 

Hikmet ÇİÇEK’ ten elde edilen flash diskte ve İşçi Partisi binasındaki basın bürosunda bulunan bilgisayarda  “Protokol Önerisi – 06 Haziran 2000” başlıklı, Abdullah ÖCALAN’ ın avukatı ile Özel Kuvvetlerde görevli olduğu ileri sürülen Oğuz’un yukarıdaki paragrafta anlatılan görüşmeleri doğrultusunda hazırlandığı anlaşılan 5 sayfadan oluşan bir protokol olduğu görülmüştür.

Gizli Tanık Deniz ifadelerinde özetle;  Doğu PERİNÇEK’ in 1986–1987 yıllarında Bekaa Vadisinde bulunan Helve kampına geldiğinde Abdullah ÖCALAN tarafından bizzat ve askeri törenle karşılandığını, 10 gün kadar kaldığı kampta kendisine bir oda tahsis edildiğini, Abdullah ÖCALAN’ ın hiçbir misafiri ile bir defadan fazla yemek yemediği halde bütün yemeklerde Doğu PERİNÇEK ile birlikte olduğunu, Abdullah ÖCALAN’ ın kendisi ile görüşenlerin arkasından ajan, işbirlikçi,  benden yararlanmaya geldi şeklinde sözler söylediği halde Doğu PERİNÇEK hakkında övücü sözler söylediğini, Doğu PERİNÇEK’ in Abdullah ÖCALAN’ la görüşmesini yayınlamasının o dönemde varlığı yokluğu hissedilmeyen Abdullah ÖCALAN ve PKK örgütünün Türkiye siyasetinde gündeme gelmesini ve örgütün taban bulmasını sağladığını, örgütün 15 Ağustos 1984 olayları ile adını duyurmuş ise de daha sonra yapılan operasyonlarla ağır darbeler aldığını, o dönemde siyasi olarak da sıkışmış durumda olan örgüt için yayınlanan bu röportajın adeta bir can simidi haline geldiğini, bu röportajın yayınlanması ile Doğu PERİNÇEK’ in adeta örgütün ikinci lideri konumuna geldiğini, 

1990’lı yılların başlarından itibaren PKK - Hizbullah çatışması olduğunu, hatta bundan dolayı PKK’nın şehirlerde barınamaz hale geldiğini, Hizbullah’ın yapmış olduğu eylemlerin çok sayıda ve profesyonelce olduğunu, o dönemde kendisinin örgüt içerisinde aktif olarak faaliyet yürüttüğünü, yurtdışında bulunan birçok örgüt kampını gezdiğini ve yerlerini bildiğini, Türkiye’de faaliyet yürüten örgütlerin de yurtdışında eğitim aldıkları kamplar bulunduğunu, Hizbullah örgütü mensuplarını bu kamplarda hiç görmediğini, eğitimsiz örgüt mensuplarının yukarıda bahsettiği tarzda eylem yapmalarının mümkün olmadığını,  

1993 yılında Türk Silahlı Kuvvetlerinin PKK militanlarına karşı Diyarbakır kırsalında büyük çaplı bir operasyon başlattığını, kendisinin de o bölgede PKK militanı olduğunu, bu operasyonlarda PKK militanlarının imha sürecinde olduğu anda Türk askerlerinin telsiz konuşmalarında geri çekiliyoruz, paşa vuruldu sözlerini duyduğunu, paşanın örgüt mensupları tarafından vurulup vurulmadığı konusunda o bölgede bulunan PKK militanları ile görüşmeler yaptığını, Lice’de PKK’nın büyük bir baskını olduğu söylenerek paşanın Lice’ye gelmesinin sağlanıp helikopterden iner inmez bir asker tarafından vurulduğunu, vuran askerin de başka bir asker tarafından vurularak ikisinin birlikte helikopter ile Diyarbakır’a getirildiğini öğrendiğini, bu olayı PKK’nın yapmadığını en üst düzey örgüt mensuplarından bizzat öğrendiğini, Aydın BAHTİYAR isimli paşanın ne amaçla ve kim tarafından öldürüldüğünü bilmediğini, örgütün en önemli birimlerinin bu kadar sıkıştırıldığı ve hatta örgütün en üst düzey mensuplarından bazılarının da imha edilmesi aşamasına gelindiği bir esnada böyle bir hadise olmasının karanlık bir nokta olarak kaldığını, söylemiştir.   

Gizli tanık Galip ifadesinde özetle; Örgütün 1980 ihtilali öncesi bülten yayınlayarak adeta ihtilali haber vererek örgüt üyelerine silahları sığınak diye tabir edilen yerlere saklamaları talimatını da gönderdiğini, bugün dahi örgütün ihtilali nasıl öğrenmiş olduğunu bilmediğini, İhtilal öncesi Abdullah ÖCALAN ve örgüt üyelerinin gruplar halinde yurt dışına çıktıklarını, Abdullah ÖCALAN’ ın kendisine Pilot Necati’ nin kendisini kontrol etmek üzere görevlendirilen devletin bir adamı olduğunu, bu kişinin kendisine üstü kapalı olarak “Sen bir kuşsun istediğimiz zaman seni pişirip yeriz” dediğini, Ankara’da iken kendisine para yardımı yaptığını, fakat kendisini kontrol edemediğini, tam tersine kendisinin bir takım bilgileri alarak onu kullandığını, bundan dolayı devletin üzerine gelemediğini, Uğur MUMCU suikastından sonra Uğur MUMCU’ nun kendisinin Pilot Necati ve Kesire YILDIRIM ile olan ilişkisini ortaya çıkartacağı için öldürüldüğünü söylediğini, 1993 yılında Abdullah ÖCALAN’ın Suriye Şam şehri Kızılay hastanesi yakınlarında (Hilalahmer) denilen bölgedeki binanın Hasan BİNDAL tarafından kiralanmış onuncu katında kaldığını, asansörde karşılaştıkları ve dokuzuncu katta inen kişinin o katta oturan Türkiye Askeri Ataşesi olduğunu yanındakilere söylediğini bildiğini, 1993 yılında dönemin Cumhurbaşkanı olan Turgut ÖZAL’ ın Güneydoğu Anadolu’daki problemler konusundaki projelerinin örgütte olumlu karşılandığını, Abdullah ÖCALAN’ ın Lübnan’ da bulunan Bekaa kampında basın açıklaması yaparak tek taraflı ateşkes ilan ettiğini,  Turgut ÖZAL’ ın ölümü ve Bingöl’ de 33 askerin Doktor Süleyman (Kod) Sait ÇÜRÜKKAYA’ kontrolündeki PKK örgütü mensuplarınca vurularak öldürülmesi ile yeşeren umutların tamamen kaybolduğunu, PKK’nın tek taraflı ateşkes sürecinde olduğu, devletin de çözüm arayışlarına girdiği bu dönemde PKK içerisindeki bir grubun bu eylemi gerçekleştirmesine, bu askerlerin de korumasız, silahsız olarak tehlikeli bir bölge üzerinden gönderilmesine hiçbir zaman anlam veremediğini, bu eylemi gerçekleştiren Doktor Süleyman (Kod) Sait ÇÜRÜKKAYA’ nın halen Almanya’da olduğunu,

Örgüt içerisinde, Abdullah ÖCALAN’ ın avukatları olan Mahmut ŞAKAR ve İrfan DÜNDAR’ ın her söylediklerinin Abdullah ÖCALAN’ ın talimatı olduğunun bilindiğini,  bu kişilerin sürekli olarak örgütün kamplarına gelerek Abdullah ÖCALAN’ dan almış oldukları talimatları aktardıklarını, kendisinin örgüt tarafından Süleymaniye’ de infaz edilen örgütün üst düzey yöneticisi Kani YILMAZ ile messenger üzerinden bir görüşme yaptığını, bu görüşmede Kani YILMAZ’ ın kendisine, Mayıs 2004 tarihinde Şehit Harun Kampındaki Kongra-Gel’in ikinci kongresine Mahmut ŞAKAR ve İrfan DÜNDAR’ ın da katıldığını, Mahmut ŞAKAR’ ın bütün kameraları kapattırarak “…Başkan adına konuşuyorum, bu kongreden savaş kararı çıkacak…” sözleri üzerine kongrede savaş kararının alındığını” söylediğini,  Meral KIDIR’ ın PKK örgütünün eski mensuplarından olduğunu, bu kişinin Muharrem KARABULUT ve yanında bulunan bazı örgüt üyeleri ile PKK içinde Türkiye Devrim Partisini kurduklarını, genellikle Türk kökenli olup, PKK’ya bağlı ve sosyalist ideolojileri bulunan bu kişilerin diğer sol örgütlerin ülkede devrim yapabilecek bir güce sahip olamayacaklarını savunarak PKK ile birlikte bu devrimin gerçekleşmesini mümkün gördüklerini, amaçlarının gerilla savaşını batı illerinde taşımak olduğunu, Ankara ve İstanbul’ da örgütlendiklerini, beyan etmiştir.

Pkk/Kongra-Gel isimli bölücü terör örgütü, nihai hedefi olan Bağımsız Birleşik Kürdistan’ı kurabilme amacıyla kurulduğu günden itibaren bölge halkına ayrı bir etnik kökenden geldikleri aşılaması yapıp ülke genelinde Türk-Kürt çatışması meydana getirerek sonuca ulaşmaya çalışmıştır. Soruşturma kapsamında toplanan delillerden bazı yönetici ve üyelerinin Pkk/Kongra-Gel Terör Örgütü ile ilişkide oldukları tespit edilen Ergenekon yapılanmasının da kendi örgüt amaçları doğrultusunda kullanılacak kaos ve çatışma ortamı oluşturmak, yönetimi baskı altında tutabilmek amacı ile aynı şekilde ülkede Türk –Kürt kavgası çıkartmak istediği, bu amaç ile Pkk/Kongra-Gel Terör Örgütünü kontrol altında tutarak gerektiğinde de amaç ve hedefleri doğrultusunda kullandıkları anlaşılmaktadır. 

 DHKP/C  

Veli KÜÇÜK’ün evinde yapılan aramada elde edilen ajandanın 25 Haziran/Cumartesi tarihli sayfasında; “…Behiç AŞÇI- Avukat,  F Tiplerinin kalkması için ölüm orucunda,  45 kg düştü,  Devreye girilirse vazgeçecek…” notu olduğu görülmüştür.  Veli KÜÇÜK konu ile ilgili olarak özetle “…Avukat Behiç AŞÇI’nın DHKP/C örgütünün baskısıyla ölüm orucuna sokulduğu yolunda bilgileri Türk Dünyası Araştırmaları Vakfı Başkanı Prof. Turan YAZGAN’ dan  öğrendiğini,  bu kişinin kendisine eğer Behiç AŞÇI   ölürse örgütsel bazı faaliyetlerin olabileceğini değerlendirdiğini, devreye birisi girer ise ölüm  orucunu bırakabileceğini, ancak böyle birisinin bulunması gerektiğini bulmamız gerektiğini söyledi. Kendisinin de aynı endişeleri bulunduğunu ve Adalet Bakanlığındaki bazı tanıdıklarına konuyu ilettiğini, onların haklı olarak konuyla ilgilenmediklerini,  kendisi konuyu önemli gördüğü için tanıdığı Avukatları aracı kılarak Behiç AŞÇI’yı ikna etmeye çalıştığını, müessif bir olay olmadığını…”  söylemiştir. Burada ismi geçen Avukat Behiç AŞÇI hakkında DHKP/C Terör Örgütü üyeliği iddiası ile hakkında soruşturma başlatılan, tutuklanarak cezaevine konulan ve halen DHKP/C terör örgütü üyeliği sebebiyle soruşturması devam kişidir.  

Bu olayla ilgili kolluk değerlendirme raporunda özetle;  “…DHKP/C Terör Örgütünün F Tipi Cezaevlerine karşı ölüm orucu eylemine girmesinin altında; örgüt içi disiplin ve hiyerarşinin kaybedilmesinden korkulması, toplu eylemlerle cezaevi idaresinden taviz koparılamayacak olması, cezaevlerinin okul ve karargâh gibi kullanılamayacak olması gibi sebepler yatmakta olduğu, örgütün daha önceki eylemlerin (1984 ve 1996) aksine son sürecin zorlu geçeceğini düşünmekle birlikte sonuç itibariyle devletin geri adım atacağını ve F tipi uygulamasından vazgeçeceğini hesap ederek ölüm orucuna başladığı, geçen sürede birçok örgüt mensubunun hayatını kaybettiği,  bunun yanında sakat kalanlarla birlikte çok sayıda kişinin ölüm oruçlarını bıraktığı için örgüt tarafından hain ilan edildiği, bu nedenle örgütün ölüm orucu eyleminden bir şekilde kurtulmanın planlarını yapmaya başladığı, F tipi cezaevi uygulaması gerekçesiyle DHKP/C terör örgütü tarafından canlı bombalı eylemleri dahil birçok silahlı ve bombalı eylem gerçekleştirildiği, bu eylemler içerisinde en dikkat çekenlerinin Adalet Bakanlığına yönelik olarak gerçekleştirilmek istenen canlı bombalı saldırılar olduğu, DHKP/C terör örgütü ölüm orucu eyleminden gerekçesiz vazgeçmesi durumunda, diğer örgütler ve kendi mensupları tarafından “Bu kadar bedel boşuna mı verildi” eleştirisi ve sorgulamasıyla karşılaşacağından makul olmasa da bir bahane ile düştüğü ölüm orucu eylemi girdabından kurtulmak istediği, tam da bu noktada Veli KÜÇÜK’ ün de kabul ettiği gibi, devreye girmesiyle eylemini sonlandırdığını, bu durumun terör örgütünde büyük bir zafer olarak karşılandığı, DHKP/C adlı silahlı terör örgütünnü hatalı bir karar alarak düştüğü ölüm orucu eylemi girdabından  Veli KÜÇÜK’ün devreye girmesiyle kurtulmuş olduğu….”  belirtilmiştir. 

 Gizli Tanık Dilovası ifadelerinde özetle; “…Dev-Sol Örgütün atılım yılları olan 1990–92 yılları arasında eski MİT Mensubu Hiram ABAS, Emekli paşalar İsmail SELEN,  Memduh ÜNLÜTÜRK ve Kemal KAYACAN, Adana Jandarma Bölge Komutanı Temel CİNGÖZ, MİT müsteşarlığı yapmış Adnan ERSÖZ gibi birçok sansasyonel hedefe yönelik eylemler yapıldığını, bu eylemlerin yapıldığı dönemde örgütte sorumlu düzeyde faaliyet yürüten, örgütün her şeyine hakim olan arkadaşları ile yaptığı görüşmelerde örgütün eylem amaçlı böyle bir istihbarat çalışmasının olmadığının konuşulduğunu bildiğini, çok ciddi ve gizli nokta eylem istihbaratlarının örgütün merkezi tarafından ekiplere ulaştırılmasında derin bağlantıların olduğunu ve adeta eylemlerin servis edildiğini düşünüğünü...” söylemiştir.

Jandarma Bölge Komutanı Tuğgeneral TEMEL CİNGÖZ suikastı faili Adnan TEMİZ 16.06.1991 tarihli ifadesinde özetle; “…Temel CİNGÖZ suikastının ( Kalmış olduğu Jandarma Lojmanlarının giriş-çıkış yolları krokisi ve her sabah evden çıkışının saat saat belirtildiği )  istihbaratının THKP-C Dev-Sol örgütünün Merkez Komite Üyesi ve aynı zamanda Askeri Komite sorumlusu Haluk (Kod)  Niyazi AYDIN tarafından kendisine kapalı zarf içerisinde hazır olarak gönderildiğini, yine Adana’da gerçekleştirilecek başka eylem istihbaratlarının da örgütün merkezi tarafından kendisine hazır olarak geldiğini…”  beyan etmiştir.

Gizli Tanık İsmet ifadelerinde özetle;  “…Temel CİNGÖZ’ ün görevli olduğu dönemde Adana’da Adnan TEMİZ isimli Dev-Sol militanının ekip komutanlığını yaptığı SDB ekibince taranarak öldürüldüğünü,  kendisine bu suikastın karanlık geldiğini, Adnan TEMİZ’ in Jandarma A Tipi Özel Kuvvetlerdeki bir görevlinin akrabası olduğunu, yine Adnan TEMİZ’ in Adana’da Amerikalı Mozelle isimli çavuşun öldürülmesi eylemine karıştığını, daha sonra yakalanarak tutuklandığını, Malatya cezaevinde tutuklu bulunduğu sırada örgüte ihanet ettiği gerekçesiyle yine örgüt mensupları tarafından öldürüldüğünü, ihanet gerekçesinin ise yakalandığında poliste ifade vermiş olması olarak gösterildiğini, oysa poliste yakalanıp da ifade vermeyen örgütçü sayısının yok denecek kadar az olduğunu,  hatta Adnan TEMİZ’in ifadesinde önemli olarak anlattığı örgüte zarar verecek bir şey olmadığını, yani ifade vermiş olması bahane edilerek Adnan TEMİZ’ in öldürülerek susturulmuş olduğunu…” , “…1988–1989 yıllarında Jandarma A Tipi Özel Kuvvet Birlikleri kurulduğunu, bu birliklerde subay olarak görev yapan görevlilerle örgütün talimatıyla silah, patlayıcı ve istihbarat konularında bilgi alış verişi yaptıkları görüşmeleri olduğunu…,…1989 yılında Dursun KARATAŞ’ın cezaevinden firarı ile birlikte örgütte atılım yılları yani örgütün silahlı ve bombalı saldırı eylemlerinin, suikastlarının yapıldığı sürece geçildiğini, örgütün eylem yapmak için silah ve patlayıcı ile ciddi bir istihbarat desteğine ihtiyacı bulunduğunu,  o dönemde Jandarma A tipi Özel Kuvvetlerinde görevli bir yüzbaşı vasıtası ile örgütün eylem için ihtiyaç duyduğu patlayıcı, silah ve  eylem istihbaratlarını tedarik ettiğini…” , “…1979 yılında Paşa GÜVEN’in yurtdışı sorumlusu olduğunu, Türkiye’de Dursun KARATAŞ ve yönetici kadrosunun yakalanmasıyla Paşa GÜVEN’in çağrılmasına rağmen Türkiye’ ye gelmediğini, yurtdışında gayri meşru işlerle uğraşıp, mafya, eroin kaçakçıları ve devlet görevlileri ile içli dışlı olduğunu, 1982–1990 yılları arası Avrupa’dan eroin ve kirli işlere bulaşmış mafya tipli insanları Türkiye’ye sorumlu olarak gönderip banka soygunları ile beraber kara para trafiğini idare ettiğini…” söylemiştir. 

Bu suikastler ile ilgili kolluk değerlendirme raporunda özetle; Örgütün Adana’da Adnan TEMİZ’in sorumlulusu olduğu tek bir ekibi bulunduğu, Adnan TEMİZ’ in eylem istihbaratının merkezden hazır olarak geldiğini beyan etmesinin cezaevinde öldürülme sebebi olduğu, çünkü terör örgütünde eylem için yapılan istihbaratın ya silahlı faaliyet yürüten ekipler marifetiyle ya da ilişkilerden gelen bilgi ve duyumlar ile sağlandığı, her halükarda alanda yapılan bir istihbarat çalışması bulunduğu ve bunun raporlar halinde örgütün merkezine iletildiği, tabandan gelen istihbarat raporlarının eylem için ekiplere intikal ettirildiği, yukarıda sıralanan suikast eylemlerinde istihbaratların örgütün merkezi tarafından ekiplere bildirildiğinin görüldüğü, Terör örgütü içerisinde her kademede sorumlu düzeyde faaliyet yürütmüş ve örgütün her şeyine hâkim olan kişilerin kendilerinin yapmış olduğu herhangi bir istihbarat çalışması olmadığını söylemiş olmalarına rağmen örgütün merkezinden nokta istihbaratların gelmiş olmasının eylemlerde terör örgütünün tetikçi olarak kullanıldığını gösterdiği, belirtilmiştir. 

Serhan BOLLUK’ un genel yayın yönetmeni olduğu Aydınlık Dergisinde yapılan aramada elde edilen 1995 yılı ajandasının 01.01.1996 tarihli “Ocak. January 1.1.Pazartesi Monday Yılbaşı” ibareli sayfasında el yazısı ile “Fahriye Erdal, İsmail Akkol _xxx Mustafa…”  isimlerinin not alındığı görülmüştür. Burada adı geçenlerin isimlerinin not alındığı tarihten 8 gün sonra 09.01.1996 tarihinde Sabancı Center İş Merkezinde, Sabancı Holding Yönetim Kurulu Üyesi Özdemir SABANCI, Toyota-Sa Genel Müdürü Haluk GÖRGÜN ve sekreter Nilgün HASEFE’ nin öldürülmesi olayına karıştıkları bilinmektedir. Sabancı Suikastı eyleminden sekiz gün önceki bir tarihe eyleme katıldıkları tespit edilenlerin isimlerinin yazılmış olması örgütsel bağlantı yönünde şüphe oluşturmaktadır. Diğer taraftan Sabancı suikastı faili olarak aranan Mustafa DUYAR kendiliğinden teslim olmuş, tutuklu bulunduğu Afyon cezaevinde uğradığı silahlı saldırı sonucu öldürülmüştür. Mustafa DUYAR’ın öldürülmesini azmettirdikleri iddia edilen Nuri ve Vedat ERGİN’ in bu suçtan dolayı yargılanarak cezaya cezalara çarptırıldıkları bilinmektedir. 

Yine Serhan BOLLUK’ un ajandasında kriminal raporu ile kendi el yazısı olduğu anlaşılan Hakan SARAYLIOĞLU’ nun DHKP/C örgütünce öldürülmeden önceki sorgulanma notlarının olduğu, eylemin DHKP/C tarafından internette üstlenildiği, söz konusu ajanda notlarında ise öldürülen kişinin cep telefonu numarasına kadar eylemin üstlenildiği metinde bulunmayan bilgilerinin de bulunduğu anlaşılmıştır. Buna göre Serhan BOLLUK’ un sorgulamaya katılıp not aldığı, ya da bağlantılı olduğu örgüt militanlarından bu bilgileri elde ettiği şüphesi doğmuş, bu deliler Hakan SARAYLIOĞLU’ nun öldürülmesi olayına ilişkin soruşturma evrakına gönderilmiştir.  
Gizli Tanık Yüksel ifadesinde özetle; “…Mustafa DUYAR’ ın bir hastane sevki sonrası cezaevindeki odasına getirildiğinde yatağının üzerinde “Sana senden olur her ne olursa, başın rahat olur dilin durursa” diye notu bulduğunu, yalnız kaldığı ve odasına kimsenin girmesinin mümkün olmadığı bir ortamda yatağına böyle bir not konulunca öldürüleceği fikrine vardığını ve bu not konulduktan çok kısa süre sonra öldürüldüğünü, Kırklareli Cezaevinde bulunduğu sırada Adil YANIK’ın Mustafa DUYAR’ın öldürüleceğini bu eylem için üçyüzbin dolar gibi bir paranın döndüğünü, eylemi de Nuri ERGİN’in adamları olan Sami TOKUR ve Ahmet YARGÜDER isimli kişilerin yapacağını idareye bildirdiğini, Mustafa DUYAR’ın sol müşahedede kalırken Sami TOKUR ve Ahmet YARGÜDER’ in sağ müşahedede kaldıklarını, Mustafa DUYAR’ın bu olaydan haberi olunca Muğla cezaevine sevkini istediğini, Cezaevi birinci müdürü Mustafa BEKDEMİR’in  “Bakanlık teminatı var, Afyon cezaevinde bir tane bile örgütçü yok, oraya git” diyerek dilekçesini değiştirtiğini, oysaki Afyon Cezaevinde bulunanların çoğunun örgütçü olduğunu, Afyon Cezaevine gittiğinde ise haberlere de yansıyan itirafçı istemiyoruz bahanesi ile isyan başladığını, Mustafa DUYAR’ın öldürüleceğini Adil YANIK ihbar ettiği için cezaevinde Sami TOKUR ve Ahmet YARGÜDER tarafından gözünün kör edildiğini,  Mustafa DUYAR’ın Afyon cezaevine sevk edildikten üç-beş ay sonra kendisini öldüreceği önceden ihbar edilmiş olan Sami TOKUR ve Ahmet YARGÜDER’ in Afyon Cezaevine sevk edildiklerini, bu iki kişinin Mustafa DUYAR’ ın kaldığı koğuşun tam karşısındaki yere yerleştirilildiklerini, eylemi de bu ikilinin silah kullanılarak gerçekleştirildiğini,  eylemde kullanılan mermilerin Nuri ERGİN’in avukatı Tuncay KÜTÜKOĞLU’nun sigara paketi içinde getirdiğini, Mustafa DUYAR’ı öldüren Sami TOKUR ve Ahmet YARGÜDER’ın Nuri ERGİN’in adamlarıdır. Mustafa DUYAR’ı öldüren Ahmet YARGÜDER’in eylemden kısa süre sonra mahkemeye gittiği zaman sevk esnasında firar ettiğini, bir yıl sonra ise yakalandığını, DHKP/C Terör Örgütünün gerçekleştirdiği Sabancı eylemi örgüte nasıl prestij kazandırdıysa, Mustafa DUYAR’ın teslim olup pişmanlığını dillendirmesinin örgütte bomba etkisi yaptığını ve prestij kaybettirdiğini, Nuriş çetesinin Mustafa DUYAR nereye gidiyorsa peşinden gittiği cezaevine sevk edildiklerini, cinayet işleyecekleri ortaya çıkan kişilerin öldürecekleri kişinin peşinden dolaşıyor olmalarının normal mantıkla açıklanamayacağını, DHKP/C Terör Örgütünün hedefindeki Mustafa DUYAR’ın Karagümrük Çetesi olarak bilinen örgüt mensuplerince öldürüldüğünü…”  söylemiştir. 

Cumhuriyet başsavcılığımıza ihbar yolu ile gelen CD de;  2000 yılında Uşak Cezaevi isyanı sırasında Nuri ERGİN’in kiremit renkli bir binanın penceresinden çıkarak sağ elini yukarı doğru kaldırıp işaret parmağını sallayarak “Bu devlet bana Mustafa DUYAR’ı öldürttü, ben öldürttüm, şimdi canlı söylüyorum”, Vedat ERGİN’in de “Biz bu devlet için mermi sıktık, Hem de sizin için, Hem de asker için” dedikleri, devamında Vedat ERGİN’ in “Bak bak” sözleri ile birine seslendikten sonra “Veli Abi’yi ara, Veli Küçük’ü ara. Bizi sor, Başka bir şey söylemiyorum. Allah’a emanet olun...” dediği görülmüştür. 

Tanık Semih GENÇ ifadesinde özetle; “Ben Romanyada bulunduğu dönemde Sedat PEKER’in Romanya’ya gelip gittiğini bildiğini, kendisinin DHKP/C örgütünün hedefleri arasında olduğunu, Sedat PEKER’in Türkiye’de arandığı dönemde Romanya’ya kaçtığını ve Golden Falcon isimli restaurantın sahibi Cemil isimli şahıs tarafından saklandığını, bu kişinin ayarladığı villada uzun süre kaldığını öğrendiğini, Cemil’ in Romanya Bükreş’te hem Golden Falcon isimli restorantın hem de Golden Falcon isimli kuyumcu dükkânının sahibi olduğunu, bu kişiden PKK ve DHKP/C örgütlerinin haraç aldıklarını, bu kişinin Bükreş’te herkes tarafından bilinen lüks bir restorantı olduğunu, yine büyük çapta uyuşturucu kaçakçılığı yapan Fırat lakaplı Tunceli’li gerçek ismini bilmediği bir şahın da Romanya’ya geldiğinde mutlaka bu şahsın yanına geldiğini,  Cemil’in Fırat lakaplı bu kişiyi misafir ettiğini,  çok iyi dostlukları bulunduğunu, Fırat’ ın o dönemde Bakırköy’de bulunan Sivas’lı uyuşturucu kaçakçısı Hasan ERKUŞ ile ortak olduklarını, Star Gazinosunda bir dönem Müdürlük yapan Ateş isimli kişi Romanya’ya geldiğinde Cemil’in işyerinde görüştüklerini, bu kişinin anlatımları nedeni ile Abdullah ÇATLI’nın Star Gazinosuna hissedar olduğunu öğrendiğini, Türkiye’de Abdullah ÇATLI ile eroin işini yapan Fırat’ ın yurt dışında da DHKP/C ve PKK örgütü mensupları ile uyuşturucu kaçakçılığını devam ettirdiğini, Fırat’ın Romanya’da bulundukları yerin ileri gelen işadamları ile oturduğu sırada kendisi ve bir dönem yurtdışında DHKP/C örgütü adına Hollanda ve Bulgaristan’ da sorumlu düzeyde faaliyette bulunan daha sonra Türkiye’ye gönderilmek üzere Bulgaristan’daki Alaydan silahları çıkarttığı sırada yakalanarak tutuklanan Şemsi Şafak BAHŞİ’nin bulundukları yere gittiklerini, Fırat’ın ayağa kalkarak Şemşi Şafak BAHŞİ’ye hürmet gösterisinde bulunduğunu, kendisinin  “Bu şahıs kelli felli insan, uyuşturucu kaçakçısı sana bu şekilde saygılı davranmasının sebebi nedir” diye sorduğunu, Şemşi Şafak BAHŞİ’ nin ise “Bu kim ki, Hollanda’da bizim denetimimiz ve emrimizde olan birisidir. Bunun gibi daha niceleri bizim kontrolümüzdedir” dediğini, sonrasında Şemsi Şafak BAHŞİ ile Fırat’ın birlikte dışarı çıkarak lokanta sahibi Cemil’ in beyaz Choreke Jeepi ile yaklaşık iki saat dolaşıp geri geldiklerini, Abdullah ÇATLI ile Fırat’ın DHKP/C örgütü denetiminde, yani maddi olanak karşılığında yol vermesi ile yurtdışında uyuşturucu kaçakçılığını devam ettiriyor olmasının, yine Sedat PEKER’e barınacak yer ayarlayan kişinin DHKP/C örgütüne yardımda bulunuyor olmasının kendisine göre normal mantıkla izah edilemeyecğini, pazarlanan uyuşturucudan Abdullah ÇATLI ile DHKP/C örgütünün ortak rant elde etmekte olduklarını, DHKP/C örgütünün kendisine kitle temin etme maksadıyla Türkiye’de fuhuşa ve uyuşturucuya hayır kampanyası düzenleyip uyuşturucu kullananlara yönelik eylemler yaparken yurtdışında uyuşturucu kaçakçılığı üzerinden büyük rantlar elde etmekte olduğunu,  yurtdışında Mafya, PKK ve DHKP/C örgütlerinin denetimi dışında uyuşturucu işinin dönmesinin olanaksız olduğunu…” söylemiştir. 

Gizli Tanık Dilovası ifadelerinde özetle;  1975 yılından itibaren Dev Genç, Dev-Sol ve DHKP/C terör örgütleri içerisinde aktif olarak sorumlu düzeyde faaliyetleri olduğunu, terör örgütü içerisindeki faaliyetleri sırasında zaman içerisinde yakalanmaları ve tutuklanmaları olduğunu, uzun süre cezaevi hayatı yaşadığını, 1992 yılında Dev –Sol örgütünce kendisine Gebze-Dilovası’nda Dilovası Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifi isimli firmada bulunması talimatı verildiğini, bu firmanın Dilovası Diliskelesi limanlarından gemiden karaya-karadan gemiye yük taşımacılığı yaptığını, örgütün burada bulunan kişiler hakkında kendisine bilgi vermediğini,  1992–1995 yıllarında burada bulunduğunu, burada eski Dev-Yol örgütü mensupları, Mafya tabir edilen gruplar, Dev-Sol’la ilgili şahıslar, Jandarma görevlileri gibi aslında bir arada bulunmaları mümkün olmayan kişilerin birlikte aynı firmaya ortak olarak iş yapıyor olmalarının dikkatini çektiğini, Veli KÜÇÜK’ ün yanında istihbarat subaylarıyla birlikte Dilovası Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifi’ne gelip gittiğini, o dönem Kocaeli İl Jandarma Alay Komutanı olan Veli KÜÇÜK ve yanındaki subayların firmadan belli bir pay aldıklarını, burada yapılan kaçakçılık işlemlerinden de Veli KÜÇÜK ve yanındaki subayların bilgileri olduğunu, kooperatifte o dönemde Veli KÜÇÜK, Hadi ÖZCAN, Kürşat YILMAZ, Ahmet Tekin BAYKAL, Dev-Yolcu Mehmet TERZİOĞLU, Dev-Yolcu Emin ALKILIÇ, Dev-Yolcu Ali ATEŞ, Dev-Yolcu Engin, şirket ortağı Cemil ATA, Cem ERSEVER’in itiraflarında JİTEM’in kurucuları arasında geçen ve şirket ortağı Cemil ATA’nın abisi Jandarma istihbarat binbaşısı Nurettin ATA, Gebze’de Başkomiser Hasan TORLAK ve Dev-Sol örgütünü temsilen kendisinin bulunduğunu,  Hadi ÖZCAN, Kürşat YILMAZ, Mehmet TERZİOĞLU, Emin ALKILIÇ, Ali ATEŞ, Cemil ATA’ nın civarda bulunan benzer şirketlere baskı yaparak nakliye imkânlarını ellerinde aldıkları, şirket sahip ve çalışanlarını darp ettikleri halde jandarma tarafından korunduklarından gözaltı yaşamadıklarını, silahı ile birlikte alınıp yine silahı ile bırakılan kişilerin bile bulunduğunu, Dev-Sol örgütünün Veli KÜÇÜK’le bağlantılı olan bu kooperatifle ilişkisini ilk kuran kişinin DHKP/C örgütünün Karadeniz Kırsal Sorumlusu Hüseyin ÖZARSLAN’ın abisi Zeynel ÖZARSLAN olduğunu, Mehmet TERZİOĞLU ve Emin ALKILIÇ’ ın Zeynel ÖZARSLAN’ı tanıdıklarından Dev-Sol örgütünün de kooperatife katılmasını istediklerini, örgüt onayladıktan sonra kooperatifte faaliyetlerinin başladığını, ancak Zeynel ÖZARSLAN’ın resmi olarak hiçbir yerde kaydının olmadığını, Mehmet TERZİOĞLU’ nun eski Dev-Yolcu Gürbüz ÇAPAN’ın Esenyurt Belediye Başkanı olduğu dönemde belediyenin büyük inşaat işlerini aldığnı, Gürbüz ÇAPAN’ın da daha sonra zengin olduğunu, Cumhuriyet gazetesinin ortağı olduğunun bilindiğni, Ali AYDEMİR’in isimli 1993 veya 1994 yılında Dev-Sol örgütünce çalışmak üzere limana gönderilen kişilerden birisi olduğunu, halen Ulusal Kkanalda çalıştığı noktasında bilgisi olduğunu, buraya ise nasıl girdiğini bilmediğini,  Ahmet Tekin BAYKAL’ı Dev-Yolcu olarak bildiğini, 1990’lı yılların başından itibaren İzmit, Derince, Hereke civarında gayri meşru âlemde tanındığını, o dönemde bu şahsın arkasında Polis ve Jandarma’nın olduğuna dair söylentiler çıktığını, bu şahsın Dilovası Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifini ele geçirmeye yönelik girişimleri olduğundan aralarında silahlı çatışmaya varan tartışmalar olduğunu, Mehmet TERZİOĞLU, Emin ALKILIÇ, Cemil ATA ve Mehmet EYMÜR’ün hazırladığı söylenen MİT raporunda adı geçen Süleyman ve daha sonra öğrendiği kadarıyla Veli KÜÇÜK’ün araya girmesi ile Tekin BAYKAL ile olan ilişkilerinin normale döndüğünü, 

Veli KÜÇÜK’ün gerek resmi gerekse sivil olarak yanında rütbeli askerler olduğu halde kooperatife gelip giderek uzunca bir zaman geçirdiklerini, DHKP/C örgütünün eylemsel faaliyetlerinin hız kazandığı, atılım yılları olarak tabir edilen bu dönemde Veli KÜÇÜK ve yanında bulunan askerleri kaçırıp sorgulayabilecekleri veya onlara yönelik eylem yapabilecekleri istihbaratını örgüte gönderererk talimat beklemeye başladığını, aradan bir ay gibi bir zaman geçtikten sonra şu anda böyle bir eyleme gerek yok, ancak bu bilgiyi elimizde canlı tutalım talimatı geldiğini, örgütün yeni yapılanması döneminde hazır önüne gelmiş olan ve yapıldığında da örgütün reklamı açısından büyük sansasyon uyandıracak, örgüte sempatizan kazandıracak böyle bir eylemin yaptırılmaması ve sonrasında böyle bir eylemden bilgi sahibi olanların da 1994 yılında polisin yaptığı bir operasyonla yakalanarak devre dışı bırakılmasını yukarıda anlattığı ilişkiler açısından dikkat çekici bulduğunu ve örgütün bu bilgileri hedef olan şahıslara ulaştırması sonucu operasyon yiyerek yakalandıklarını değerlendirdiğini, 

Dev-Sol örgütünün üst düzey yöneticisi ve halen Merkez Komite üyesi olan Faruk EREREN’in takip edildiğinin anlaşıldığını, Faruk EREREN’i takipten Veli KÜÇÜK’le ailece görüşüşen Emin ALKILIÇ’ ın kurtardığını, Emin ALKILIÇ’ın tekneyle Dilovasından alıp Yalova’da bulunan örgüt mensuplarına teslim edilmesini organize Faruk EREREN’ i polis takibinden kaçırarak kurtardığını, Veli KÜÇÜK’le içli dışlı olan, her türlü işlerini halleden Emin ALKILIÇ ve Mehmet TERZİOĞLU’nun Dursun KARATAŞ’la görüşen kişiler olduğunu, 

Dev-Sol örgütü olarak Dilovası Motorlu Taşıyıcılar Kooperatifinde bulunma sebebinin kendilerini oraya davet eden kişilerin örgütün gücünden faydalanma istekleri olduğunu, örgütün de buradan büyük maddi çıkar elde ederek temel ihtiyaçlar olan silah ve mühimmat gibi malzemeleri karşılamak istediğini, buranın asıl öneminin yurt dışından silah getirmek için güvenilir bir yer olması olduğunu, sonuçta bugüne kadar karşısında durduğu bazı çevreler ile örgütün birbirini karşılıklı olarak kullandığını anladığını, söylemiştir. 

Yukarıdaki Gizli Tanık ifadesinde ismi geçen Emin ALKILIÇ’ın 19.10.2000 tarihinde Organize Suçlar ve Sil. Kaç. Şb. Müdürlüğündeki ifadesinde özetle; 1992 yılında DİLKOP’u kendisinin kurduğunu, başkanlığını Mehmet TERZİOĞLU’nun yaptığını, o tarihlerde Gebze Jandarma Komutanı olan Yüzbaşı Hasan AVŞAR’ın emekli olduktan sonra DİLKOP’da personel müdürü olarak çalışmaya başladığını, yine emekli Jandarma binbaşı Adnan isimli kişinin de bir dönem personel müdürü olarak çalıştığını, bu şekilde emekli Jandarma subaylarının çevrelerinden ve sıfatlarından faydalandıklarını, Dilovası bölgesinde bulunan limanlarda gelen giden yüklerin taşınmasında büyük rant olduğu için terör örgütleri ve mafya gruplarının barınarak bu yerlerden menfaat sağladıklarını beyan ettiği anlaşılmıştır.

Hikmet ÇİÇEK’den ele geçirilen dijital malzemelerde; “…Çatlı ile Dursun Karataş birbirleriyle görüşürlerdi, Abdullah Çatlı ile Dursun Karataş, taa Paşa Güven döneminden tanışıyorlar, görüşüyorlar.  Son dönemde Çatlı ile Karataş arada bir yüz yüze görüşüyorlardı.  Paşa Güven Erzincanlıdır. Karısı ve iki çocuğu hâlâ Fransa’da…” , “…ÖHD’nin soldaki adamı Paşa Güven, sağdaki adamı Çatlı idi, 12 Eylül öncesinde Paşa Güven de Çatlı da CIA’nın denetiminde ÖHD’ye bağlı olarak çalışıyorlardı. Ülkücülerin ellerindeki silahlarla Dev Sol’un elindekilerin seri numaraları birbirini takip eder. Aynı kaynaktan silah geliyordu. Bir gün, randevular karışmış, Paşa Güven ile Çatlı karşılacaklar diye büyük panik olmuş…” , “…Çatlı ile Karataş yüzyüze görüşüyordu, B..’ın uyuşturucuları Karataş’ın aracılığıyla Fransa’ya satıldı.  Çatlı bu işi örgütledi.  Çatlı başka kimlikle Karataş’la uyuşturucu için görüştükten sonra Fransa istihbaratı, Çatlı’nın kimliği hakkında Karataş’ı bilgilendirdi. Çatlı’nın CIA ile bağını bile bile, Karataş ilişkiyi sürdürdü…” yazılarına rastlanılmıştır. 

HİZBULLAH  

Şırnak ilinde 18.03.1999 tarihinde il genelinde Hizbullah/İlim Terör Örgütüne yönelik yapılan operasyonlar neticesinde İhsan TEKİN, İsmail TEKİN ve Haci DEMİR isimli şahsın ikametinde yapılan aramada toplam 6 adet el bombası elde edilmiştir. Bu olayda elde edilen (6) adet el bombasından 1 adedinin MKE MOD 45 KF MKE 1–23 10–92 seri numaralı olduğu, Ümraniye ilçesinden elde edilen el bombalarından 1 adedinin MKE MOD 45 KF MKE 1–23 10–92 seri numaralı olduğu belirtilmiştir. 

Tuncay GÜNEY kendisi ile İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünde 2001 yılında yapılan mülakatta konu ile ilgili olarak özetle; Doğu PERİNÇEK’in kendisine Hizbullah’ın askerlerin kontrolü altında olduğunu söylediğini, bunu aktardığında Veli KÜÇÜK’ ün kendisine “...Doğrudur, o zaman yapılan hatalardan biriydi…” dediğini, yine Veli KÜÇÜK’ ün  “…Hizbullah’ı T.K Paşanın başa bela ettiğini…” söyleyerek,  kendisinin Hizbullah’ın dışarıda ayrı bir statüde eğitilmesinden yana olmasına karşın sözünü dinletemediğini, Hizbullah’ın PKK ya karşı kullanılmak üzere askeri birliklerde eğitildiklerini,  Hizbullah ve İrfan ÇAĞRICI’yı Türkiye, İran ve İsrail’ in ortak kullandıklarını anlattığını, 2000’e Doğru Dergisinin Diyarbakır muhabiri Halit GÜNGEN’in Diyarbakır Jandarmada Hizbullah üyelerinin eğitilidiklerini fotoğraflayıp Hizbulkontrayı açığa çıkarttığını ve yayınlanması için gönderdiğini, ancak bunların yayınlanmadan öldürüldüğünü,  bu nedenle o dönemde Veli KÜÇÜK ile Doğu PERİNÇEK’ in aralarının açık olduğunu bildiğini, bunu da kendisine Veli KÜÇÜK’ ün söylediğini,  Mehmet Adnan AKFIRAT’ ın konu ile ilgili olarak kendisine “…Bunu Türk Gladiosu öldürdü, biz bunu biliyoruz,  ama tekrar ittifak yaptık, Kemalist Sosyalist ittifakı derler…“ dediği anlaşılmaktadır.

Tanık Bülent ORAKOĞLU ifadesinde özetle; “…Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Dairesi Başkanlığı görevinden önce Hatay İl Emniyet Müdürü iken Adana Jandarma Bölge Komutanı Tuğgeneral Temel CİNGÖZ ve İl Jandarma Alay Komutanı Vicdan BAŞARAN ile şehir klübünde bir yemek yediklerini, bu yemekte bölge komutanının yanında bulunan ve önceleri emir eri olduğunu zannettiği sivil giyimli şahsın daha sonra İstanbul'da Hizbullah operasyonunda ölü ele geçirilen Hizbullah lideri Hüseyin VELİOĞLU olduğunu öğrendiğini, Hüseyin VELİOĞLU’ nun kendisinde devlet görevlilerine çok saygılı, bir bekçi önünde dahi önünü ilikleyerek konuşan bir kişi intibaı uyandırdığını…” söylemiştir. 

Gizli Tanık Ahmet ifadesinde özetle;  “…Kendisinin uzun yıllar Hizbullah Terör Örgütü içerisinde yer aldığını, Hüseyin VELİOĞLU’ nun 1979 tarihinde Petrol İş Sendikasının başkanlığı seçimlerine katıldığını, o dönemde Batman’ da Komanda Taburunda Yüzbaşı olarak görev yapan Temel CİNGÖZ ile görüştüğünü bildiğini, bu görüşmenin olduğunu Hüseyin VELİOĞLU ve İsa ALTSOY’ un söylediklerini, Temel CİNGÖZ’ ün Hüseyin VELİOĞLU’ na “bizim onayımız olmadan hiç kimse sendika başkanlığını kazanamaz” dediğini, sonraki süreçte Temel CİNGÖZ ile Hüseyin VELİOĞLU’ nun ilişkisinin nasıl geliştiği hakkında bilgisinin olmadığını, Hüseyin VELİOĞLU ve arkadaşlarının 1981 yılında Diyarbakır’ da Edip GÜMÜŞ ve İsa ALTSOY ile birlikte İlim Kitapevini kurduklarını, Kitapevini 12 Eylül sonrası oluşturmayı çalıştıkları örgütsel yapının merkezi olarak belirlemiş olduklarını, cemaatleşmek için yoğun çalışmaların yapıldığı bu dönemde Hüseyin VELİOĞLU’ nun ayda bir ortadan kaybolduğunu, bir hafta sonra geri geldiğini, soranlara da İstanbul’ a İranlılarla görüşmeye gittim dediğini,  1994 yıllarında Hizbullah İlim- Menzil çatışmalarının olduğu dönemde bölgede Molla Mansur GÜZELSOY olarak bilinen kişinin sohbet ettiği 10-15 kişilik gruba  “…kendisinin öğrenci olduğu dönemde Ankara’ da Hüseyin VELİOĞLU ile aynı evde kaldıklarını, Hüseyin VELİOĞLU’ nu sürekli olarak MİT’ den diye bahsettiği iki istihbaratçının ziyarete geldiklerini,  bu şahıslarla sürekli ilişki içerisinde olduğunu…” anlattığını, Molla Mansur GÜZELSOY’ un bu anlatımlarından yaklaşık 15 gün sonra Diyarbakır’ da bir sabah namazı çıkışı Hüseyin VELİOĞLU’ na bağlı İlim grubu mensuplarınca sopalarla dövülerek öldürüldüğünü, Örgütün İranlılarla ilişki içerisinde olduğu 1990’lı yıllara kadar İran’ lılar tarafından yönlendirildiğini, bu dönemde İranlıların dışında bir gücün Hüseyin VELİOĞLU üzerinden İran’ da faaliyet gösteren Türkler hakkında bilgi toplamaya çalıştığını fark ettiğini, Çünkü HÜSEYİN VELİOĞLU’ nun İran’ da iken mesaisinin çoğunu o bölgeye gelip giden Türklerin kim olduğunu tespite harcadığını, 1991 yılında PKK – Hizbullah çatışmaları başladıktan sonra örgütün İran ile ilişkisini keserek Sünni anlayışa tekrar döndüğünü, kendisinin bu değişimin normal bir süreç olarak gerçekleştiğini zannetmediğini,  PKK-Hizbullah çatışmasında birçok PKK’ lı ve Hizbullah İlim grubu mensubunun öldüğünü, 1995 yılında Hizbullah’ ı temsilen İsa ALTSOY’un Irak’ da PKK temsilcileri ile görüşerek karşılıklı ateşkes kararı aldıklarını, nasıl bir araya geldiklerinin örgütte daima soru işareti olarak kaldığını, Örgütün kendi mensuplarını zaman zaman devlete çalışıyor diyerek kaçırıp sığınakta sorgulayıp kendince suçlu bulduklarını öldürdüğünü, devletin örgüt için bir düşman olduğunu, ancak kendisinin örgütün devlet kurumlarına karşı bir eylem yaptığına veya planladığına şahit olmadığını, Hüseyin VELİOĞLU’ nun öldürülmesinden sonra polisle çatışmaya girdiklerini, bu çatışmaların sebebinin ise Hüseyin VELİOĞLU’ nun öcünü alma düşüncesi ile gerçekleşmiş olabileceğini, Hüseyin VELİOĞLU’ nun kendisine çok yakın üst düzey örgüt mensupların bir arada olduğu ortamda devlet görevlilerinden bazılarının kendilerine ajanlık teklif edebileceğini beyan ettiğini, bundan birkaç hafta sonra bu toplantıda olan kişilerden bazılarına görev teklif edildiğinin bilindiğini, burada anlaşılmaz olanın Hüseyin VELİOĞLU’ nun bu durumu nasıl bildiği ve o söyledikten kısa süre sonra o tekliflerin nasıl geldiği olduğunu, bu teklifin yapıldığı şahısların çok sıkı bir şekilde saklanan Hüseyin VELİOĞLU ile düzenli olarak bir araya gelen kişiler olduğunu, kendisinin bu kişilerin örgüt içerisindeki durumlarının bilindiğini varsaydığını, dolayısıyla düzenli olarak Hüseyin VELİOĞLU ile görüşen bu kişilerden örgütün liderine ulaşılmasının hiç zor olmayacağını değerlendirdiğini, Çocukluğundan itibaren tanıdığı ve 10 yılı aşkın birlikte faaliyette bulunduğu Hüseyin VELİOĞLU’ nun Hizbullah gibi büyük bir örgütü kurarak idare edebilecek yapı, karakter ve eğitime sahip olmadığını…” söylemiştir. 

ÖRGÜT EYLEMLERİ

—Cebir ve şiddet kullanarak Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini ortadan kaldırmaya veya görevlerini yapmasını kısmen veya tamamen engellemeye teşebbüs etmek

—Halkı Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine karşı silâhlı bir isyana tahrik etmek

— Cumhuriyet Gazetesine bomba atılması ve Danıştay saldırısı eylemleri
Ergenekon’un, yasama ve yürütme organlarının örgüt amaçları doğrultusunda yönlendirilmesi/kontrol altında tutulmasını öncelikle temel belgelerinde yazılı olan örgütsel metotlarla sağlamayı, bu yolun sonuçsuz kalması halinde ise toplumsal barışı bozacak nitelikteki eylemler ile ülkede kaos ortamı oluşturarak halkı ve Türk Silahlı Kuvvetleri içinde var olduğunu düşündükleri resmi hiyerarşiye uymayan bir grubu tahrik edip hukuk dışı müdahaleyi temin ve sonuçta yasama ve yürütme organlarını feshederek yönetimi ele geçirmeyi amaçladığı anlaşılmaktadır.

Yönetimin örgüt amaçlarına aykırı görülmesi, örgüt için Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde kendileri gibi düşündüklerini varsaydıkları grubun hukuk dışı bir müdahalesi ile devrilmesi için yeterli bir neden olsa da, bu müdahalenin başarılı olabilmesi, ülke içinde ve uluslar arası kamuoyunda haklı görülebilmesi için, halkın Ergenekon’a bağlı veya etki alanındaki sivil toplum örgütleri ve basın yayın organlarının legal görünüşlü veya illegal faaliyetleri ve sansasyonel suikastlar sonucu kışkırtılarak yönetim aleyhine ayaklanması, ülkede ekonomik kriz çıkması, kaos ortamı oluşması amaçlandığı anlaşılmaktadır. 

Ergenekon yöneticilerinden Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU’ nun 25 Ekim 2003 tarihinde ve henüz İstanbul Üniversitesi Rektörü olarak görev yapmakta iken asistan ve öğrencileri ile birlikte katıldığı Ankara’ da düzenlenen Cumhuriyetin 80. yılı kutlamaları çerçevesinde düzenlenen gösteri yürüyüş ve mitinginde “Ordu göreve” yazılı dev bir pankartın ve aynı mahiyetindeki dövizlerin Türk Silahlı Kuvvetlerini mevcut yönetim aleyhine hukuk dışı bir müdahaleye tahrik etmek dışında başka bir anlam taşımadığı ve bu faaliyetlerin de geçmişten itibaren süregeldiği açıktır. 

Ergenekon yöneticisi İlhan SELÇUK’un başyazarı olduğu Cumhuriyet Gazetesinde “…  Domuz’un başında türban örtüsü ile resmedildiği karikatür…”  yayınlaması ardından 05, 10 ve 11 Mayıs 2006 tarihlerinde gazete binasına el bombası atılması eylemleri ile ülkedeki değişik inanç ve görüş farkı olan kesimler arasında kavga ortamı oluşturulması, 17 Mayıs 2006 tarihinde de önüne gelen bir davada türban örtüsü ile ilgili bir karar veren Danıştay 2. Dairesinde görevli Yüksek Yargıçlara silahlı saldırıda bulunulması eyleminin yine aynı örgüt amacı ile birlikte, halkı ve Türk Silahlı Kuvvetleri içinde var olduğunu düşündükleri resmi hiyerarşiye uymayan bir grubun yönetim aleyhine tahrik edilmesi amacı taşımaktadır.  

Ergenekon’ un Üniversite yapılanmasındaki bir akademisyen olan ve aynı zamanda Harp Akademilerinde ders verdiğini söyleyen Emin GÜRSES’ in 23.01.2008 günlü telefon görüşmesinde söylediği, Türkiye Büyük Millet Meclisi gündeminde bulunan çalışmalar konusundaki  “…Şimdi ben Komutanlara Harp Akademisinde söyledim. Ben olsam başörtüsü maş örtüsü serbest. İster g…açın, ister a… açın, başınızı ne ederseniz edin serbest. Ondan sonra derim ki ekiplere, kardeşim kavgayı başlatın. Millet birbirini yesin. Bir bunu yaparım. Bak tam zamanıdır. Bırakacaksın birbirini yesin millet. Ondan sonra Tayyip oradan çıksın altından…”  sözleri yukarıdan itibaren anlatılan, örgütün ülkemiz insanları arasındaki görüş ve inanç farklarını tartışma ortamından kavga zeminine çekerek yönetim aleyhine kullanılacak bir istikrarsızlık oluşturma amacı ile tam örtüşmektedir.

Ergenekon’un stratejilerini belirleyen yöneticilerinden olan İlhan SELÇUK’ un, örgüt amaçlarına aykırı gördüğü yönetim ile demokratik yöntemler ile mücadele etmek yerine, 07.02.2008 günlü telefon görüşmesinde dile getirdiği ve birçok kez de tekrar ettiği;  “…Eğer kapatma davası açılırsa, bir de üstüne ekonomik kriz gelirse, Türkiye biraz karışırsa, belki bir umutlar doğabilir, çünkü normal yollardan bunları mümkün değil yani…”, yine Ergenekon yöneticilerinden Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU’ nun 11.01.2008 günlü telefon görüşmesinde dile getirdiği aynı paraleldeki “…Ben gerçi her ortamda söylüyorum ya artık herhalde bu iş bu demokrasiyle olmaz. Bu olacaksa bir devrimdir. Bu da ulusal bir devrim olmalıdır…” görüşleri,  aynı zamanda örgütün izlediği ve izleyeceği stratejiyi de ortaya koymaktadır. 

İlhan SELÇUK’ un, yönetimdeki siyasi partiye kapatma davası açılmasını, yönetimdeki partinin kapatılarak yerine başka bir yönetimin gelmesi amacını taşımaktan çok örgüt amaçları doğrultusunda arzu ettiği kaos ortamını oluşturacak nedenlerden birisi olarak gördüğü yukarıda verilen telefon görüşmesinden anlaşılmaktadır. 23 Ocak 2008 tarihinde başyazarı olduğu Cumhuriyet Gazetesinde yayınlanan “İktidar partisi zanlı” başlıklı yazısı ve yazı içinde geçen “…Savcı kırmızıçizgiyi çiğneyip bölücülük ya da dincilik yapan siyasi partiye dava açmasın görür gününü…”  sözleri ile bu beklentisinin gerçekleşmesini temin için baskı ortamı oluşturmanın adımını attığı anlaşılmaktadır. Bu dönemde aynı gazetede Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısının dedesinin bir tarikat şeyhi olduğu içerikli bir haber yayınlandığı da bilinmektedir. 

Ergenekon’un diğer yöneticilerinden birisi olan Doğu PERİNÇEK’ in 13.02.2008 tarihli bir telefon görüşmesinden; örgütün, etki alanlarındaki sivil toplum örgütleri yöneticilerinden bir heyet oluşturup Yüksek Yargı görevlilerini ziyaret ederek baskı ortamı oluşturulmasına katkı sağlamayı amaçladıkları anlaşılmaktadır. 

İşçi Partisi Genel Merkez binasında yapılan aramada elde edilen ELBA marka bir CD’ de “Yargı-Nusret Senem’den” klasöründe  “Yargıtay” isimli PDF belgesi içerisinde Yargıtay binasının elle çizilmiş krokisi, “Krokinin açılımı” isimli Word belgesi içerisinde de krokinin açılımının yazılı bulunduğu görülmüştür. Bunlarda Yargıtay binasına bir sabotaj veya Yargıtay görevlilerine bir suikast hazırlığı yapıldığı izlenimi verecek şekilde, Yargıtay Başkanlığı binasındaki güvenlik kameralarının, güvenlik görevlilerinin,  blokların birbirleriyle bağlantı noktaları ve geçiş güzergâhlarının, hangi kapılardan daha rahat giriş yapılacağının, binadaki kör noktaların belirtildiği anlaşılmaktadır. Aynı CD içerisindeki “Yargıtay ile ilgili notlarım”  isimli word belgesi içinde de Yüksek Yargı dâhil birçok yargı görevlisinin isimlerinin karşısında siyasi, dini görüşleri ve ırki kökenleri belirtilerek fişleme yapıldığı, bazı yargı mensuplarının aileleri ve özel hayatları, bir kısmının da aileleri ile ilgili araştırma yapılması içerikli notlar yazıldığı görülmüş, bunların içerisinden özellikle  “Başsavcı A. Y.babasının durumuna bakılsın. Acil” notu dikkati çekmiştir. 

İlhan SELÇUK’ un, örgüt amaçlarına uygun bir kamuoyu oluşturulması için etkin kişilerin bir araya getirildiği, bir kısmına kendisinin de katıldığı toplantılar organize ettiği, bazı yabancı misyon temsilcileri ile uluslar arası kamuoyunun da nabzını tutup, amaçlanan hukuk dışı müdahale sonucu oluşacak yeni yönetim için destek bulma çalışmaları yaptığı anlaşılmaktadır.

Cumhuriyet Gazetesinin İstanbul Şişli ilçesindeki binasına 05.05.2006,10.05.2006 ve 11.05.2006 tarihlerinde el bombası atılması eylemlerinin failleri Danıştay saldırısı eyleminden hemen sonra yapılan kolluk araştırması ve şüphelilerin suçu ikrarları ile tespit edilmiştir. 


17.05.2006 tarihinde Avukat Alparslan ARSLAN tarafından Danıştay binasında toplantı halindeki yargı görevlilerine silahlı saldırıda bulunularak, Danıştay 2. Dairesi Üyesi Mustafa Yücel ÖZBİLGİN öldürülmüş, aynı Dairenin Başkanı Mustafa BİRDEN, üyeleri Ayfer ÖZDEMİR ve Ayla GÖNENÇ ile Tetkik Hâkimi Ahmet ÇOBANOĞLU öldürülmeye teşebbüs edilmiştir. 


Danıştay Saldırısı hakkındaki bazı haber ve yazılar aşağıya alınmıştır


18 Mayıs 2006 tarihli MİLLİYET Gazetesi olayı  “Laikliğe Kurşun” manşeti ile duyurmuştur. Gazete Danıştay Saldırısını gerçekleştiren Av. Alparslan ASLAN’ ın dindar ve ülkücü olduğunu belirterek “Allahın askeriyiz” diye bağırıp ateş ettiği, babasının “Namazında niyazındadır” açıklamalarına yer vermiştir. 20. sayfasında ise “Danıştay ile hükümet bugüne nasıl geldi?” başlıklı haberle Danıştay Başkanlığı ve Hükümetin bir kavga içinde oldukları anlatılmıştır. 


18 Mayıs 2006 tarihli HÜRRİYET Gazetesi olayı “Kaşıya Kaşıya” manşeti ile duyurmuştur. Gazete türbanın her fırsatta toplumun gündemine sokulduğunu, Danıştay’ın türbanla ilgili aldığı bir karardan sonra hedef gösterildiğini belirtilerek, saldırganın “Allahın askeriyim” diyerek ateş açtığı ve “Türbanın cezasını verdim” dediğini yazarak, “Danıştay’ı suçlamıştı” başlığı ile Başbakan’ın Danıştay’ı hedef gösterdiği izlenimini vermiştir.


18 Mayıs 2006 tarihli RADİKAL Gazetesi olayı  “Yargıya Türk-İslam Sentezci Saldırı” manşeti ile duyurmuştur. Gazete manşetin altında “Saldırı rejimin temeline” ve  “Çörtoğlu: En yetkililer saldırıya cesaret verdi” başlıklarını kullanmıştır. 


18 Mayıs 2006 tarihli CUMHURİYET Gazetesi olayı “Bu Kez De Aynı El” manşeti ile duyurmuştur. Gazetede “Tehlikenin Farkında mısınız?” ve “Danıştay hükümeti suçladı: Yetkililer cesaret verdi, Hükümete tavır” şeklinde başlıklar atılarak saldırılardan hükümetin sorumlu olduğu izlenimini vermiştir. 


18 Mayıs 2006 tarihli GÜNEŞ Gazetesi olayı “O Üyeler Vuruldu” manşeti ile duyurmuştur.  Gazetede manşetin altında “Türban hakkındaki kararlarından dolayı yobazların diş bilediği, dinci Vakit’in de hedef gösterdiği 5 Danıştay üyesi suikasta uğradı” yazılarına yer verilmiştir. 


18 Mayıs 2006 tarihli POSTA Gazetesi olayı  “Türkiye’ye Kurşun” manşeti ile duyurmuştur. Gazetede Alparslan ARSLAN’ ın Türk-İslam sentezci olduğuna vurgu yapılarak “Allahın askeriyiz, türban yüzünden cezalandırılacaksınız, Allahın gazabı üzerinize olsun” şeklinde bağırdığı yazılmıştır. 


18 Mayıs 2006 tarihli TAKVİM Gazetesi olayı “Laik Cumhuriyete Savaş Açtılar” manşeti ile duyurmuştur. Gazetede saldırgan Alparslan ARSLAN “Mürteci, aşırı dinci” olarak tanımlanmıştır.


19 Mayıs 2006 tarihli AKŞAM Gazetesi   “Öfke” manşeti ile çıkmıştır.  Gazetede Öfke manşeti ile verilen haberde “Yüksek Yargı temsilcileri, hukukçular, rektörler ve onbinlerce kişinin Anıtkabir’e akın ettiği, cenaze törenine katılan Çevre Bakanı’nın Polis kaskıyla kaçırıldığı”  haberlerine yer verilmiştir.


19 Mayıs 2006 tarihli CUMHURİYET Gazetesi “Hükümete Öfke” manşeti ile çıkmıştır. 


Akşam gazetesinin 20 Mayıs 2006 tarihli nüshasının ilk sayfasında Hilmi ÖZKÖK’ün fotoğrafının yanında “Protestolara destek verdi” başlığının yer aldığı görülmüştür.


Dokuz Sütun gazetesinin 20 Mayıs 2006 tarihli nüshasında “Takipçisi Olacağız” manşetinin yer aldığı, manşetin hemen altında Genelkurmay Başkanı Org. Özkök, “Saldırının, tamamen gerici, terörist ve silahlı bir eylem” olduğunu belirterek “Bu eylemi gerek yapanları, gerekse bu eylemi yapan kişiyi yaratan zihniyeti tamamen kınıyoruz dedi” yazdığı tespit edilmiştir. 


Güneş gazetesinin 20 Mayıs 2006 tarihli nüshasında  “Paşadan Tarihi Çağrı” manşetinin yer aldığı, manşetin hemen altında Org. Özkök Danıştay saldırısına halkın gösterdiği tepki için “Daimilik kazanmalı dedi”  yazdığı, tespit edilmiştir. 


Radikal gazetesinin 20 Mayıs 2006 tarihli nüshasının ilk sayfasında “Bir Günle Kalmasın” yazısının yer aldığı, yazının hemen altında Özkök: Tepki devam etmeli yazısının yer aldığı, tespit edilmiştir.


Sabah gazetesinin 20 Mayıs 2006 tarihli nüshasında Alparslan ARSLAN ile ilgili olarak Ankara’nın bütün kimyasını bozdu manşetinin yer aldığı, manşetin altında Genelkurmay Başkanı Org. Hilmi ÖZKÖK’ ün fotoğrafının altında “Reaksiyon Sürmeli”  yazısının yer aldığı görülmüştür. 


Vatan gazetesinin 20 Mayıs 2006 tarihli nüshasında “Halkın Tepkisi Devamlı Olmalı” manşetinin yer aldığı, manşetin altında Özkök “Danıştay saldırısına halkın tepkisi ümit verici ama devamlılık göstermeli” dedi,  yazdığı görülmüştür. 


18 Mayıs 2006 tarihli KENT HABER isimli internet sitesinde   “Muhtıra Gibi” Başlığı altındaki haberde; Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet SEZER’ in özetle  “Danıştay'a yapılan saldırının aslında laik Cumhuriyet'e yapıldığını, saldırıya neden olanların tutum ve davranışlarını yeniden gözden geçirmeleri gerektiğini” belirtip,   “Laikliği çeşitli biçimlerde yorumlayarak, için boşaltıp demokrasiyi, dolayısıyla devlet rejimini yıkmaya kimsenin gücü yetmeyecektir,   Türkiye Devleti, laik, demokratik bir Cumhuriyet'tir. Laikliği çeşitli biçimlerde yorumlayarak, içini boşaltıp demokrasiyi, dolayısıyla devlet rejimini yıkmaya kimsenin gücü yetmeyecektir. Türkiye Cumhuriyeti, yöneltilen tehditler ve saldırılar karşısında kendisini koruyacak kurum ve kuruluşları ile dimdik ayaktadır ve sonsuza kadar da öyle kalacaktır. Bundan kimse kuşku duymamalıdır. Türkiye Cumhuriyeti, laik ve demokratik ilkelere bağlı kalarak, sağduyulu yaklaşımlarla, ülkeyi karanlığa sürüklemek isteyenlere hak ettikleri yanıtı verecektir. Aydınlık Türkiye'yi kimse yolundan döndüremeyecektir. Cumhuriyet'in temel değerlerine ve anayasal ilkelere inanmayanların, aydınlanmayı ve çağdaşlaşmayı içine sindiremeyenlerin, ülkenin geleceğine ilişkin art niyet besleyenlerin, laik, demokratik Türkiye Cumhuriyeti'ne ve kurumlarına yönelik saldırıları, ulusumuzu ve devletimizi yıldıramayacaktır.” şeklinde olduğu belirtilen açıklamasına yer verilmiştir.


Soruşturma kapsamında Muzaffer TEKİN, Veli KÜÇÜK gibi isimlerin geçmeye başlaması üzerine, Ergenekon yöneticilerinden olan Doğu PERİNÇEK ile bağlantılı basın yayın kuruluşlarında saldırının ulusalcı kesim ile ilgisinin olmadığı içeriğinde ve dezenformasyon amaçlı yayınlar yapıldığı bir kısmı soruşturma evrakına da ekli yayınlardan tespit edilmiştir.   


Ankara C.başsavcılığı (CMK.250.Maddesiyle Yetkili Bölümü), Danıştay Saldırısı olayının soruşturmasını terör örgütü eylemi kapsamında yürütmüş, Cumhuriyet Gazetesinin bombalanması olaylarını da aynı terör örgütünün eylemleri kapsamında olduğundan bahisle soruşturmaya dâhil etmiştir.


Ankara C.başsavcılığı (CMK.250.Maddesiyle Yetkili Bölümü), Danıştay saldırısı olayının soruşturmasını Terör Örgütü eylemi kapsamında yürütmüş, Cumhuriyet Gazetesinin bombalanması olaylarını da aynı Terör Örgütünün eylemleri kapsamında olduğundan bahisle soruşturmaya dâhil etmiştir. Soruşturma kapsamında ifadelerine başvurulan Muzaffer TEKİN, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Hüseyin GÖRÜM, Zeki Yurdakul ÇAĞMAN, Mahmut ÖZTÜRK, Teoman EKŞİOĞLU, Atilla ERER, Nihat GÜRKAN, Sinan BERBEROĞLU, Orhan KADI, Saim ÖZDEN, Mehmet ATMACA, Nusret ARAS ve Osman MUTLU hakkında delil yetersizliğinden bahisle Ek kovuşturmaya yer olmadığına dair karar verilmiş, Alparslan ARSLAN, Osman YILDIRIM, Süleyman ESEN, Tekin IRŞI, Erhan TİMUROĞLU, İsmail SAĞIR, Salih KURTER, Ayhan PARLAK ve Aykut Metin ŞÜKRE hakkında dava açılmıştır. Dava, Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesinin (CMK.250. Maddesiyle Görevli) 2006/158 Esas No sayılı dosyasında görülmeye başlanılmıştır.

 Bu aşamadan sonra, kollukça alınan bir telefon ihbarı değerlendirilerek 12.06.2007 tarihinde İstanbul Ümraniye ilçesindeki bir evde 27 adet el bombası, sonrasında da Eskişehir’ de 12 adet el bombası ele geçirilmiştir. Kapsamı genişletilerek sürdürülen soruşturmada Ergenekon Terör Örgütüne ulaşılmış, toplam 39 adet el bombasının da Ergenekon Terör Örgütüne ait olduğu tespit edilmiştir. Soruşturmada Cumhuriyet Gazetesi ve Danıştay saldırıları olaylarının da Ergenekon Terör Örgütünün eylemleri olduğuna dair deliller elde edilmiştir. Soruşturmanın bu aşamasına kadar elde edilen deliller henüz derdest aşamadaki davaya bakan Ankara 11.Ağır Ceza Mahkemesine gönderilmiştir.


Soruşturma ve bu kapsamda delil toplama çalışmaları devam etmekte iken Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesi  “…Yargılama aşamasında İstanbul CMK 250.Maddesi ile Yetkili C.başsavcılığınca 2007/1536 sayısı ile yürütülen soruşturma ile ilgili olarak sanıklar ile ilgili suçlamalara ilişkin iddianame ve bir kısım evrak suretlerinin istenildiği, Mahkeme tarafından da ilgili savcılıktan adı geçen soruşturma ile ilgili bilgi istenildiği, yapılan inceleme ve değerlendirmeler sonucu sanıklar ve sanıklara isnat edilen eylemler ile yürütülen soruşturma arasında suç vasfını, sanıkların hukuki durumunu ve sübutu etkileyecek şekilde bir bağlantı tespit edilemediği, dolayısı ile hazırlık soruşturması sonucunun beklenilmesine gerek duyulmadığı, tüm deliller toplanıldığından bir kısım sanık ve sanık müdafilerince de talep edilen tevsii tahkikat taleplerinin reddedildiği…”  gerekçesi ile 13.02.2008 tarih ve 2006/158–2008/45 sayılı kararla davayı hükme bağlamıştır. 

 
Mahkeme gerekçeli kararındaki oluşun kabulü ve verilen hüküm aşağıda özetlenmiştir.


Sanıkların, türban örtüsü ile ilgili olarak kendi görüşlerine göre türban aleyhine karar veren ya da davranan kurumlara ders vermek, toplum üzerinde baskı kurarak ses getirecek eylemler yapmak için Alparslan ARSLAN liderliğinde bir araya gelerek örgütlü bir yapı oluşturdukları, Osman YILDIRIM, İsmail SAĞIR, Tekin IRŞİ ve Erhan TİMUROĞLU’ nun bu örgüte üye olarak katıldıkları, bu şekilde oluştuğu kabul edilen silahlı örgütün, amacına uygun olarak baskı, şiddet ve tehdit metotlarını kullanıp, toplumda değişik şekillerde kullanılan türban örtüsü ile ilgili karikatür yayınlayan bir basın kuruluşuna ve türbanla ilgili Türkiye Cumhuriyeti Anayasası ve kanunlarına göre karar veren yargı mensuplarına karşı silahlı ve bombalı eylemler yaptığı, bu eylemlerin kişisel bir husumetten kaynaklanmadığı, sanıkların türban örtüsünü kendi bildikleri ve istedikleri şekilde yorumlamayan ve karara bağlamayan kurum ve kişilere yönelik cebir ve şiddet yöntemlerine başvurarak cezalandırma amacı taşıdığı, bu amaç doğrultusunda yapılan Danıştay’a saldırı eyleminin ise mevcut anayasal sisteme yönelik bir tehlike yarattığı ve Türkiye Cumhuriyeti anayasasında yazılı ve bu anayasanın öngördüğü düzeni cebir ve şiddet kullanarak kaldırmaya ve bu düzenin yerine başka bir düzen getirmeye veya bu düzenin fiilen uygulanmasını önlemeye teşebbüs etmek şeklinde olduğu,


Bu değerlendirmelere göre önce Cumhuriyet Gazetesine Alparslan ARSLAN, Osman YILDIRIM, Erhan TİMUROĞLU, İsmail SAĞIR ve Tekin IRŞİ’ nin fikir ve eylem birliği içersinde 3 kez el bombası attıkları, bu el bombalarını Alparslan ARSLAN’ a Süleyman ESEN’ in hangi amaçla ve nerede kullanılacağını bilerek temin ettiği, 4 gün sonra bu kez de Alparslan ARSLAN’ ın Aykut Metin ŞÜKRE marifetiyle satın aldığı 2 adet Glock marka tabanca ve daha önceden bulundurduğu ruhsatsız Browning marka tabancayı da aracına alarak eylemden haberleri olan Osman YILDIRIM, Erhan TİMUROĞULU, İsmail SAĞIR olduğu halde Ankara’ya geldikleri ve Danıştay 2. Daire Başkan ve üyelerine yönelik silahlı saldırıda bulundukları, bu saldırı sonucu Danıştay 2. Daire üyesi bir hakimin öldürüldüğü, 3 Danıştay üyesi ile bir Tetkik Hakiminin de yaralandığı,


Gerek Cumhuriyet Gazetesine gerekse Danıştay’a yapılan türban örtüsüyle ilgili her iki eylemin, özellikle Danıştay’a yapılan saldırının çok ses getirerek toplumda büyük infial uyandırdığı, halk üzerinde büyük bir korku ve paniğe yol açtığı gerekçeleri ile 


Alparslan ARSLAN’ ın TCK 309/1 - TCK 82/a,g - TCK 82/a,g,35 ( 4 kez) -  TCK 174/1,2 TCK 170/1,c- TCK 151/1–6136 S.K. 13/1, Süleyman ESEN’ in TCK 314/2, 62 – 3713 S.K. 5 -  TCK 174/1, 2,62,  Osman YILDIRIM’ ın TCK 309/1,62 -  TCK 174/1,2,62 - TCK 170/1,c,62 - TCK 82/a-g,39,62 - TCK 82/a,g,35,39,62 ( 4 kez) -  TCK 151/1,62, Erhan TİMUROĞLU’ nun TCK 309/1,62 -  TCK 174/1,2,62- TCK 170/1-c,62 -  TCK 82/a,g,39,62-TCK 82/a,g,35,39,62 (4 kez), İsmail SAĞIR’ ın,TCK 309/1,62 - TCK 174/1,2,62 - TCK 170/1-c,62 - TCK 82/a,g,39,62 - TCK 82/a,g,35,39,62 (4 kez), Tekin İRŞİ’ nin TCK 314/2,62, 3713 S.K. 5-TCK 174/1,2,62  maddeleri uygulanarak cezalandırılmalarına, Aykut Metin ŞÜKRE, Ayhan PARLAK ve Salih KURTER’ in ise beraatlarına karar verilmiştir.  

 Cumhuriyet Gazetesi ve Danıştay Saldırıları eylemlerinin failleri olarak yargılanıp hüküm giyen, ancak cezaları henüz kesinleşmeyen Alparslan ARSLAN, Osman YILDIRIM, Erhan TİMUROĞLU, İsmail SAĞIR, Tekin İRŞİ ve Süleyman ESEN C.başsavcılımızca yürütülen soruşturma kapsamında bilgilerine başvurulmak amacı ile hükmen tutuklu bulundukları Ankara 2 Nolu F Tipi Cezaevinde CMK 48 maddesi hükmü hatırlatılarak tanık sıfatı ile dinlenilmişlerdir.  

Osman YILDIRIM özetle;  Veli KÜÇÜK’ü 1993 yılından itibaren tanıdığını, kendisini İbrahim GENÇ’in Sirkeci ve Mecidiyeköy semtindeki yazıhanelerine gidip gelirken gördüğünü, Veli KÜÇÜK ile Alparslan ARSLAN’ın Üsküdar ilçesinde bulunan Kâtibim Restoran’ın yanındaki çay bahçesinde buluştuklarını bildiğini, zaman zaman kendisinin de yanlarında bulunduğunu, 
29.04.2006 tarihinden sonra Ümraniye semtinde Alparslan ARSLAN ile buluştuğunu, Alparslan ARSLAN’ın kendisine  “Harekete geçeceğiz. Yarın buluşalım. Ataşehir’de Migros’un tam önüne gel. Bir arkadaş gelip seni alacak” dediğini, bunun üzerine bir gün sonra akşam vakti Ataşehir semtindeki Migros’un önüne gittiğini, kendisini buradan Alparslan ARSLAN’ın arabasıyla ismini bilmediği bir şahsın aldığını, Ataşehir semtindeki Migros’a yaklaşık 500 metre mesafede dubleks villalardan oluşan bir site içersindeki villaya gittiklerini, Alparslan ARSLAN’ın bekar arkadaşlarının kaldığı bu evde Muzaffer TEKİN, Alparslan ASLAN, Oktay YILDIRIM ile birlikte kendisinin tanımadığı 10-15 şahsın daha olduğunu, Muzaffer TEKİN’in burada  3 adet el bombasını yanında koruması gibi duran bir kişiye yan odadan getirterek kendisine “Bunlar Cumhuriyet Gazetesine atılacak. Rahat ol kimse ölmeyecek. O şekilde olsun. İş bitince sana beşyüz bin dolar para vereceğiz. Senin, attırdığın kişilere vereceğin paraya karışmayız.” dediğini, kendisinin 2 iki adet el bombasını alıp cebine koyduğunu,  bir 1 tanesini de Alparslan ARSLAN’ın alıp çantasına koyduğunu, daha sonraki tarihlerde, ilk bombanın olaydan bir gün önce bir arkadaşının arabasıyla götürüp yerini gösterdiği Tekin İRŞİ tarafından pimi çekilmeksizin atıldığını, Tekin İRŞİ ye harçlık olarak kendisinin 50 YTL verdiğini, Tekin İRŞİ’ye el bombasını gece atmasını ve Alparslan ARSLAN istediği için de demir parmaklıklara türban asmasını söylediğini, ikinci bombayı Tekin İRŞİ’nin yer göstermesi ile İsmail SAĞIR’ın attığını, İsmail SAĞIR’ın el bombasını pimini çekerek attığını, ancak bombanın patlamadığını, bu olaydan sonra COCO Bar’da buluştuklarını, üçüncü bombanın atılmasından önce Alparslan ARSLAN ile Üsküdar’da görüştüğünü, yapmaması için ısrar ettiğini, ancak kendisini dinlemediğini, Alparslan ARSLAN’ın İsmail SAĞIR, Erhan TİMUROĞLU ve Tekin İRŞİ ile birlikte gündüz vakti giderek kendisindeki bir adet el bombasını Cumhuriyet Gazetesinin bahçesine attığını, kendisinin Danıştay saldırısına katılmadığını, bu konu hakkında bilgisi de olmadığını, sadece Alparslan ARSLAN’ın olay hakkında üstü kapalı olarak bir şeyler anlattığını, kendisine Cumhuriyet Gazetesi saldırıları karşılığı vaat edilen beş yüz bin dolar paranın Ankara’da verileceğini düşündüğünden Ankara’ya geldiğini, ancak vaat edilen parayı da alamadığını, Alparslan ARSLAN’ın kimyasal bir madde almış olabileceğini düşündüğünü, çünkü Cumhuriyet Gazetesine ilk el bombasının atıldığı 04/05/2006 tarihinden 16/05/2006 tarihi gecesine kadar hiçbir şey yiyip içmediğini bildiğini, Cumhuriyet Gazetesi saldırılarında, anlaştıkları şekilde kimse zarar görmediğinden az bir ceza alacağını bildiğini, Muzaffer TEKİN tarafından kendisine Cumhuriyet Gazetesine el bombaları atılması karşılığında 500.000 Dolar verileceği vaat edildiği için duruşmalarda el bombalarının Muzaffer TEKİN’in, Oktay YILDIRIM’ın da bulunduğu ortamda Ataşehir semtinde kendilerine verdiğini söylemediğini, kendisinin, katılmadığı Danıştay saldırısı olayı ile ilgili olarak haksız yere ceza aldığını,  son duruşmada Avukat Mehmet ENER’in kendisi ile ilgili tevsii tahkikat talebinde bulunduğunu, tevsii tahkikat talebinin reddine karar verilmesi, kendisine de soru sorulmaması nedeni ile gerçekleri anlatamadığını, adaletin yerini bulması için şimdi gerçekleri anlattığını beyan etmiştir.

Osman YILDIRIM Ankara C. başsavcılığında alınan ifadesinde ise özetle; Bombaların kendisine teslim edildiği ve bir öncesinde yapılan Cumhuriyet Gazetesine bomba atılması teklifinde bulunulduğu toplantıya Veli KÜÇÜK, Muzaffer TEKİN, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Mehmet Fikri KARADAĞ, Kuddusi OKKIR ve Oktay YILDIRIM’ın katıldığını, Veli KÜÇÜK’ün bombaların teslim edildiği toplantıda olmadığını, ancak kendisine 500.000 dolar karşılığı Cumhuriyet Gazetesine bomba atılması eylemini teklif ettiğini, kendisinin zaten Veli KÜÇÜK, Muzaffer TEKİN ve Oktay YILDIRIM ile zaten geçmişe dayanan tanışıklığının olduğunu beyan etmiştir.

Gizli Tanık, kayda da alınan ifadesinde özetle;  Alparslan ARSLAN’ı tanıdığını, Veli KÜÇÜK ile bizzat görüştüklerini gördüğünü, samimi ilişkiler içerisinde bulunduklarını bildiğini, Kuddusi OKKIR'ın Alpaslan ARSLAN'ın dostu olduğunu, Alpaslan ARSLAN'ın 2003 yılından itibaren Veli KÜÇÜK ve Muzaffer TEKİN'e danışmadan hareket etmediğini, Muzaffer TEKİN’in azmettirmesi, para vaadi ve bombaları getirmesi ile Cumhuriyet Gazetesine bombalı saldırıların yapıldığını, Alparslan ARSLAN’ın Danıştay Saldırısı öncesinde Veli KÜÇÜK ve Muzaffer TEKİN’den talimat aldığını bildiğini beyan etmiştir. 

 Yürütülen soruşturma sonucu özetle; 


Parmak izi tespiti ve Fikret EMEK’in bombaların kendisine ait olduğu beyanına göre 39 adet el bombası ve bunlar ile benzer/aynı kafile numarasını taşıdığı tespit edilen Cumhuriyet Gazetesine atılan el bombasının Oktay YILDIRIM ve Fikret EMEK ile bağlantısının maddi delili bulunmuştur. Oktay YILDIRIM ve Fikret EMEK hakkında yeterli delil elde edilmekle Ergenekon Terör Örgütü Üyesi olmak suçu nedeni ile dava açılmıştır.  Oktay YILDIRIM ve Fikret EMEK’in Ergenekon Terör Örgütü Yöneticileri Muzaffer TEKİN, Veli KÜÇÜK ve örgüt üyesi bulunan diğer şüpheliler ile hiyerarşik bağlantısı tespit edilmiştir, her iki eylem faili Alparslan ARSLAN’ın Ergenekon Terör Örgütü yöneticilerinden Muzaffer TEKİN ile bağlantısı telefon görüşmeleri maddi delili ve diğer deliller ile sabittir. Alparslan ARSLAN’ın Ergenekon Terör Örgütünün diğer üyeleri ve VKGB gibi bağlı sivil toplum örgütü ile bağlantısı telefon görüşmeleri, aramalarda elde edilen doküman maddi delilleri ve diğer deliller ile sabittir. Alparslan ARSLAN ve diğer şüphelilerin kişisel yaşamları hakkındaki tespitlere göre, söz konusu eylemlerin iddia edildiği şekli ile türban örtüsü ile ilgili olarak, kendi görüşlerine göre türban aleyhine karar veren ya da davranan kurumlara ders vermek amacını taşımadıklarını göstermektedir. Alparslan ARSLAN’ın kendisine verilen Ergenekon Terör Örgütünce verilen görev ve görevi yerine getirmesi ile önemli yerlere geleceği, çalışmasına gerek kalmayacağı şekilde maddi rahata kavuşacağı vaadi ile eylemlere katıldığı, Osman YILDIRIM, Erhan TİMUROĞLU, Tekin İRŞİ ve İsmail SAĞIR’ın münhasıran maddi çıkar vaadi ve beklentisi için eylemlere katıldıkları açıkça anlaşılmaktadır. 


Osman YILDIRIM, yukarıda anlatılan nedenlerle Cumhuriyet Gazetesi saldırıları konusunda itibar edilen beyanlarında, kendisinin Veli KÜÇÜK ve Ergenekon Terör Örgütü ile bağlantısını kabul etmiş, Cumhuriyet Gazetesi saldırılarının Veli KÜÇÜK ve Muzaffer TEKİN’in talimatı ve Muzaffer TEKİN’in verdiği bombalar ile gerçekleştirildiğini beyan etmiştir. Sıralanan tespitler ile, Cumhuriyet Gazetesi saldırılarının Ergenekon Terör Örgütü Yöneticilerinden Veli KÜÇÜK ve Muzaffer TEKİN’in talimatı ile gerçekleştirildiği anlaşılmaktadır. Danıştay Saldırısının ise, Cumhuriyet Gazetesi saldırılarından hemen sonra olması, her iki eylemin de yukarıda açıklanan deliller ile aynı amacı gerçekleştirmeye yönelik olması, eylemlerde de aynı kişilerin istihdam edilmesi bu eylemin de Ergenekon Terör Örgütü Yöneticisi Muzaffer TEKİN ve Veli KÜÇÜK’ ün talimatı ve azmettirmesi ile gerçekleştirildiğini göstermektedir. Gizli Tanık da görüntü ve ses kayıtlı ifadesinde bu tespiti doğrulamıştır.


Ergenekon Terör Örgütünün her iki eylemdeki amacının, TCK 313/1 maddesine uyan Halkı Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine Karşı Silahlı İsyana Tahrik Etmek ve TCK 312/1 maddesine uyan Cebir ve Şiddet Kullanarak Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini Ortadan Kaldırmaya Veya Görevlerini Yapmasını Kısmen Veya Tamamen Engellemek olduğu,  TCK 314 maddesi kapsamındaki Ergenekon Terör Örgütü yöneticilerinin, TCK 314/3 maddesinin TCK 220/5 maddesine göndermesi ve bu maddedeki örgüt yöneticilerinin örgütün bütün eylemlerinden sorumlu tutulması hükmüne göre her iki eylemden de yasal sorumlulukları bulunduğu anlaşılmaktadır. 

 Tüm soruşturma evrakı ve ekleri incelenmesinde eylemlerin; 


İlk eylemde İstanbul Şişli’ de bulunan Cumhuriyet Gazetesi binasına birinci olarak 05.05.2006, ikinci olarak 10.05.2006 tarihlerinde el bombaları atılmış, bunlar patlamamış, üçüncü ve son kez 11.05.2006 tarihinde atılan el bombası patlamıştır. Bu bombalama eylemlerini yapanların Alparslan ARSLAN, Osman YILDIRIM, Erhan TİMUROĞLU, Tekin IRŞI ve İsmail  SAĞIR olduğu, 


 1. bombalama olayında Osman YILDIRIM’ın Muzaffer TEKİN’den  aldığı el bombasını Tekin IRŞI’ye verdiği, Tekin IRŞİ’nin attığı bombanın patlamadığı, olay yerinde  Erhan TİMUROĞLU’nun da bulunduğu, Tekin IRŞİ’nin önce bombayı atamadığı, Osman YILDIRIM ısrar edince Osman YILDIRIM, Erhan TİMUROĞLU ve Tekin IRŞİ’nin bina civarına giderek Tekin IRŞİ’nin diğer ikisinden ayrılıp bombayı atmasından sonra her üçünün kaçtığı 


2. bombalama olayında yine Osman YILDIRIM’ın Muzaffer TEKİN’den aldığı bombayı kullandığı, , Osman YILDIRIM’ın yanına Tekin IRŞİ ve İsmail SAĞIR’ı aldığı, İsmail SAĞIR’ın bombayı gazete binasına attığı, ancak yine patlamadığı, hemen olay yerinden kaçtıkları,  Erhan TİMUROĞLU’nun da olay yerinde olduğu ancak bomba atılmadan önce ayrıldığı,


 3. bombalama eyleminde bizzat Alparslan ARSLAN’ın Muzaffer TEKİN’den aldığı 3. bombayı alarak yanında İsmail SAĞIR ve Erhan TİMUROĞLU olduğu halde Cumhuriyet Gazetesi’ne gelerek bombayı attığı ve patlattığı,


Ankara’ya beraber gelen Alparslan ARSLAN, Osman YILDIRIM, Erhan TİMUROĞLU ve İsmail SAĞIR’ın bir gün önce Danıştay binası etrafına gelerek diğerleri arabada beklerken Alparslan ARSLAN’ın 5. katta bulunan 2. Daire Başkanlığı’na çıkarak keşif yaptığı, olay tarihi olan 17.05.2006 günü, saat 10.00 civarında Danıştay binasına Alparslan ARSLAN’ın olayda kullandığı Glock marka ruhsatsız silah olduğu halde gelerek bir önceki gün keşif yapıp öğrendiği, 2. Daire Başkanlığı katına çıktığı, bir görevliyi takip ederek toplantı halinde bulunan 2. Daire Başkan ve üyelerini bir gazetede yer alan resimlerinden de teşhise çalışarak 10-15 saniye gözetleyip belirlediği ve öldürmek kastıyla birkaç metre mesafeden maktül ve müştekilerin hayati bölgelerini hedef alarak ateş ettiği, bu eylem sonucu maktül Mustafa Yücel ÖZBİLGİN’ in kafasından ve sağ bileğinden kurşunla yaralandığı, müşteki Mustafa BİRDEN’ in göğsünden yaralandığı olay sonucu dalağının alınıp 25 gün hayati tehlike geçirecek ve uzuv tatili olacak şekilde müşteki Alper ÖZDEMİR’ in sağ göğüs ve kolundan TCK 86/3 maddesi kapsamında, müşteki Ayla GÖNENÇ’ in sağ dirseğinden TCK 83/3 maddesi kapsamında, müşteki Ahmet ÇOBANOĞLU’ nun yanağından üst solda 1-2-3-4 nolu dişler ile alt solda 1-2-3-4 nolu dişlerde hasar olacak ve sol el birinci parmağından parmağı kırılıp diş kaybı, fonksiyon kaybı olacak şekilde ateşli silahla yaralandığı, yaralılardan maktül Mustafa Yücel ÖZBİLGİN’ in kaldırıldığı hastanede ateşli silahla yaralanması sonucu kurtarılamayarak öldüğü, burada Alparslan ARSLAN 4 kez tabanca ile ateş etse de mesafenin az oluşu ve maktül ve müştekilerin aynı masa etrafında toplantı halinde bulunması sebebiyle bir maktül ve 4 müştekinin belirtilen şekilde yaralandıkları,  Alparslan ARSLAN’ın olay yerinde bir kez tavana muhtemelen kaçmasını kolaylaştırmak amacıyla korku vermek için ateş ettiği panikten yararlanıp kaçmak için çıkış noktasına gelirken güvenlik görevlilerini görünce bir kez de burada tavana ateş ettiği ancak görevlilerce yakalanarak etkisiz hale getirildiği, Alparslan ARSLAN’ın bu arada “Osmanlının torunlarıyız Allah’ın askerleriyiz” şeklinde bağırdığı, şeklinde geliştiği anlaşılmaktadır. 

—Devletin güvenliğine veya iç veya dış siyasal yararlarına ilişkin belge veya vesikaları tahsis olundukları yerden başka bir yerde kullanmak, hileyle almak veya çalmak,  

—Devletin güvenliği veya iç veya dış siyasal yararları bakımından, niteliği itibarıyla, gizli kalması gereken bilgileri temin etmek, 

  —Yetkili makamların kanun ve düzenleyici işlemlere göre açıklanmasını yasakladığı ve niteliği bakımından gizli kalması gereken bilgileri temin etmek,  

—Yetkili makamların kanun ve düzenleyici işlemlere göre açıklanmasını yasakladığı ve niteliği bakımından gizli kalması gereken bilgileri açıklamak

Ergenekon’ un ana dokümanı olan Ergenekon Analiz, Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi – İstanbul 29 Ekim 1999 isimli belgede örgüt yapılanma şeması verilmiştir.   Bu şemada İstihbarat Dairesi Komutanlığı ve İstihbarat Analiz ve Değerlendirme Dairesi Komutanlığı olarak belirtilen örgüt kısımlarının Merkez Yönetim içinde sayılması örgütün istihbarata verdiği önemi göstermektedir. Aynı dokümanda İstihbarat toplama hedefleri başlığı altında istihbarat toplama yöntemlerinden bahsedilerek “… bu çerçevede örgüt elemanlarından sağlanan bilgiler, yabancı örgütlerden elde edilen bilgiler, yabancı örgütlere sızdırılan ajanlar aracılığı ile elde edilen istihbaratlar olduğu, sonuç olarak Ergenekon’un gözlerinin her şeyi görmesi gerektiği, kulaklarının her şeyi duyması gerektiği…” belirtilmiştir. 

Ergenekon’ un sivil toplum yapılanması alanındaki ana dokümanı olan Lobi - Aralık 1999 İstanbul isimli belgede Lobi yapılanma şeması verilmiştir. Bu şemada da Araştırma ve bilgi toplama departmanı ana organizasyon planı içerisinde sayılmıştır.  

   Doğu PERİNÇEK ve grubunun örgüt amaçları doğrultusunda analizinin yapıldığı Fabrikatör, Gözlem&Analiz / İstanbul-Şubat 2000 isimli örgüt dokümanında “…Perinçek ve Grubu, her konuda olduğu gibi istihbarat verileri toplanmasında da çok titiz bir ihtiyat sergilemektedir. Yapılan çalışmaların hukuk normlarına uygunluğu sağlanabilmesi için, her dönemde yayın şirketi faal tutulmuştur. Gazete ve dergi yayıncılığının doğal gereği olarak kişi ve kurumlardan bilgi akışı sağlanmış, elde edilen veriler stratejik materyallere dönüştürülerek yayıncılık ve hukuk prensiplerinin sınırları zorlanarak ideolojik amaçlar doğrultusunda, yüksek tahrip gücüne sahip bir silah gibi kullanılmıştır…,… Perinçek ve Grubu’nun yayın faaliyetleri içinde yer alan istihbarat toplama çalışmaları, gazeteciliğin doğal sınırları içinde varsayılamaz. Çünkü, disiplinli bir biçimde sürdürülen arşiv çalışmaları içinde MİT ve Genelkurmay Başkanlığı’nın “çok gizli” belgeleri de yer almaktadır…, …Özellikle kişilere yönelik ciddi bir arşiv bulunmaktadır. Bu arşivde yer alan bilgi ve belgeler, genellikle skandal içerikli provokasyonlara yönelik faaliyetler için bitimsiz bir kaynak durumundadır….”  denmektedir. 

21. Yüzyılda Casusluk, İletişim ve bilgi çağında global istihbarat  istasyonları ve değişen casusluk mesleği, (Action+Obligation=Integration!, Araştırma Gözlem Analiz Raporu İstanbul, Aralık-2000 ve diğer birçok örgüt dokümanında da istihbarat vurgusu bulunmaktadır. 

Muzaffer TEKİN, Halil Behiç GÜRCİHAN, İsmail YILDIZ,  Ergün POYRAZ, Aydın YÜKSEK, Muzaffer ŞENOCAK, Fikret EMEK, Veli KÜÇÜK, Doğu PERİNÇEK, Hikmet ÇİÇEK, Hayati ÖZCAN, Kemal KERİNÇSİZ ve Nusret SENEM isimli örgüt yönetici veya üyesi olan kişilerden Genelkurmay başkanlığı, değişik bakanlıklar ve diğer devlet kurumlarına ait gizli belgeler ele geçirilmiştir. Ait oldukları kurumlardan sorulup teyit edilen gizli belgeler için niteliklerine göre ilgilileri için ceza tayini istenilmiştir.  

Bütün bu gizli belgelerin Ergenekon’ un istihbarat toplama hedefleri kapsamında ele geçirilip, yeri ve zamanı gelince örgüt amaçları doğrultusunda kullanılmaları için saklandığı anlaşılmaktadır. Ergün POYRAZ’ dan ele geçirilen bir CD içerisinde  “Kara kuvvetleri istihbarat arşivi” başlıklı klasörde arşiv oluşturacak kadar birçok gizli askeri/istihbari belge ve bilginin bulunduğu anlaşılmıştır. Ergün POYRAZ’ ın gizli belge ve bilgileri yazdığı kitaplarda kullanarak, İsmail YILDIZ’ın sahibi olduğu SESAR isimli internet sitesinde yayınlayarak tahsis olundukları amaç dışında kullandıkları anlaşılmaktadır. Özellikle gizli askeri belgelerin geçmiş dönemde Türk Silahlı Kuvvetlerinde görev almış örgüt yönetici ve üyeleri ile bağlantı halinde bulundukları diğer kamu görevlilerinden sağladıkları anlaşılmıştır. 

Ergenekon dokümanında açıkça “…güçlü istihbarat örgütlerinin kurguladığı oyunun içinde mutlaka yer alınması gerektiği…”  belirtilerek, diğer bir kısım örgüt dokümanında da yabancı istihbarat örgütleri ile ilişkiler ve bunlardan da istihbarat sağlanabileceği anlatılmaktadır. Soruşturma kapsamında yabancı şahıslar ile iletişimleri bulunduğu anlaşılan bazı örgüt üyelerinin ellerinde bulundurdukları gizli belgeleri aktardıkları şüphesini de doğurmaktadır. 

—Kişilerin siyasî, felsefî veya dinî görüşlerine, ırkî kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlâkî eğilimlerine, cinsel yaşamlarına, sağlık durumlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetmek 

Yukarıda örgüt dokümanları bölümünde ve bir önceki başlık altında kısaca Ergenekon’un istihbarat toplama hedefleri anlatılmıştır. Öncelikle birçok örgüt belgesinde bu suç kapsamındaki çalışmalar yer almıştır. Örnek olarak; 

Sanat, Gladyo Sanatçılar, Türk Toplum Yapısında Değişim,  İstanbul–10 Nisan 2000 isimli örgüt dokümanının “İstihbarat örgütlerinin fuhuş ve eğlence sektörü bağlantıları” başlığı altında tanınmış birçok sanatçının suç kapsamındaki bilgiler ile fişlendiği, 

MİT&Medya Ve Ajan Gazeteciler,  İstanbul, Aralık- 2000 isimli örgüt dokümanının “Medya" başlığı altında; Doğan Holding, Uzan Grubu, Bilgin Grubu, Ciner Grubu, Çukurova Grubu vb. başlıklar altında çeşitli kanal ve gazete sahiplerinin, "Medya Patronları” başlığı altında Erol Aksoy ve Bekir Kutmangil isimli şahısların,  “Can Dündar’ın fiyatı” başlığı altında; Mehmet Ali Birand, Yaşar Kemal, Ahmet Altan, Taha Kıvanç, Bülent ŞİRİN isimli şahısların, "Araştırmacı gazeteci prototipleri” başlığı altında kamuoyunca tanınan birçok televizyoncu, gazeteci ve yazarın suç kapsamında bilgiler ile fişlenerek, özellikle bazı gazetecilerin CİA, MOSSAD, MİT, Hiram ABBAS ekibinden, Sönmez KÖKSAL ekibinden, Mehmet EYMÜR ekibinden, Miktat ALPAY ekibinden şeklindeki yazılar ile tasnife tabi tutulduğu, 

Oluşum isimli örgüt dokümanında Mesut YILMAZ, Güneş TANER, Alaattin ÇAKICI, Korkmaz YİĞİT isimli şahısların ve ilişkilerinin yazılarak suç kapsamındaki bilgiler ile fişlendiği, 

Biyografi isimli örgüt dokümanında Kemal GÜLMAN isimli bir iş adamının suç kapsamındaki bilgiler ile fişlendiği, 

Örtülü faaliyetler bir isimli örgüt dokümanında Orgeneral Çevik BİR’ in suç kapsamındaki bilgiler ile fişlendiği anlaşılmıştır. 

Soruşturmada Ergenekon’un amaçları doğrultusunda binlerce vatandaş, siyasetçi, bürokrat, asker, emniyet ve yargı mensubu ve iş dünyası hakkındaki istihbari çalışmalar ile fişleme yaptıkları tespit edilmiştir. Örgüt yöneticilerinden Mehmet Fikri KARADAĞ’ ın hiyerarşisinde bulunan Erkut ERSOY yönetiminde istihbarat toplama özel amaçlı Özel Büro adlı internet sitesi ile istihbari bilgi toplama faaliyetleri yürütüldüğü, bunların yanı sıra sokakta da takip tarassut çalışmaları yapılarak istihbarat toplama faaliyetlerine hız verildiği anlaşılmaktadır. 

Gazi GÜDER, Ayşe Asuman ÖZDEMİR,  Halil Behiç GÜRCİHAN,  İsmail YILDIZ, Kemal ŞAHİN,  Mehmet Murat YÜCEL, Ferudun Refik NUHOĞLU,  Ergün POYRAZ,  Fikret EMEK, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Veli KÜÇÜK, Sevgi ERENEROL, Habip Ümit SAYIN, Doğu PERİNÇEK, Hikmet ÇİÇEK, Nusret SENEM, Mehmet Fikri KARADAĞ, Erkut ERSOY ve Murat ÇAĞLAR’ ın fişleme tabir edilen bu eylemi gerçekleştirdiği anlaşılmış ve kendileri hakkında bu suç nedeni ile ceza tayini istenilmiştir.

Bunlardan bazıları aşağıda özetlenmiştir.


Veli KÜÇÜK’ te, DHMİ’ nin bir kısım personeli hakkında “Tarikatçı, şeriatçı, beş vakit namaz, ailede türban, maddiyatçı, mali yönden araştırılması gerekir” yazılı belge,  Adil Serdar SAÇAN hakkında ahlaki eğilimi ve cinsel yaşamına ilişkin iddiaların yazıldığı belge, 
Doğu PERİNÇEK ve İşçi Partisi binasında,  Fırat Üniversitesindeki 28 öğretim görevlisinin “Siyasi, dini görüşleri ve sivil toplum kuruluşları ile olan ilişkilerinin” yazıldığı belge, bunun dışında 220 öğretim görevlisi hakkında “Muhafazakâr, Nurcu, Süleymancı, Nakşî, F.G Grubu, Sağ görüş, Milli görüş, Ülkücü, Milliyetçi, BBP, Mason v.b.” yazıldığı belge, Başbakan’ın 4 danışmanın “ ailevi durumlarının, ilişkide oldukları kişilerin, etnik kökenlerinin…” yazıldığı belge,  56 rütbeli Emniyet görevlisinin “..Dini ve siyasi görüşlerinin..” yazıldığı belge, bunun dışında 22 Emniyet görevlisinin “..Memleketi, etnik kökeni ve dini görüşlerinin…” yazıldığı belge,  ABD ülkesinde değişik üniversitelerde mastır ve doktora öğrenimi gören 89 Emniyet görevlisinin “…dini görüşlerinin…”  yazıldığı belge,  Yüksek yargıda görevli 18 kişinin “…Siyasi, dini görüşleri ve ırki kökenleri, aileleri ve özel hayatları ile ilgili notlar..” yazılı belge,  18 rütbeli Türk Silahlı Kuvvetleri mensubunun “… Siyasi görüşleri ve ırki kökenlerinin…” yazıldığı belge, Oslo Büyükelçiliği görevlileri, Mainz Başkonsolosu, Munster Başkonsolos Muavini, Azerbaycan Büyükelçiliği Müsteşarı, Dışişleri Bakanı Özel Müşaviri ve emekli bir Tuğgeneral’in  “…aile bilgileri, dini inanışları, siyasi görüşlerinin…” yazılı olduğu belge,  100 den fazla Emniyet görevlisinin “..Fethullahçı..” olarak yazıldığı belge,  82 Milli Eğitim personelinin “…siyasi ve dini görüşlerinin…” yazıldığı belge,  

Sevgi ERENEROL’ da,  Konya Selçuk Üniversitesinde görevli 79 öğretim görevlisinin “…siyasî, dinî görüşler ve ırkî kökenlerinin…” yazılı olduğu belge, ayrıca Üniversitenin yönetim kadrosunu oluşturan 11 kişinin “…Üniversite içi ilişkilerinin, özel hayatındaki ilişkilerinin, kişisel özelliklerinin, siyasi ve dini görüşlerinin…” yazıldığı belge,  

Ergün POYRAZ’ da, 5 ayrı Bürokrat ve Vali hakkında “…siyasi ve dinî görüşleri ile ırkî kökenleri ve görevlerinin…” yazıldığı belge, 3 Emniyet Müdürünün “…siyasi görüşleri ve aileleri ile ilgili istihbari bilgilerin…” yazıldığı belge, Jandarma Genel Komutanlığında Hâkim Albay olarak görevli bir rütbelinin “… Ailesinin etnik kimliği ve teröre verdiği destekten bahsedildiği…” yazılı olan belge, Özellik arz ettiği belirtilen bir dosyada 26 Bakan hakkında  “…Dinî görüşleri ve ırkî kökenlerinin…” yazıldığı belge,  60 Milletvekilinin “…dini görüşlerinin…” yazıldığı belge,  AKP hükümetinin bakanlarının “…etnik kökenlerinin…” yazılı bulunduğu belge,  Elazığ Fırat Üniversitesindeki bazı öğretim görevlilerinin isimlerinin verilerek  “…tarikatçı oldukları, ideolojik konumlarının…” yazılı olduğu belge, Elazığ Vali Yardımcılarının “…ideolojik görüşlerinin…” yazılı olduğu belge, 17 İl Valisinin “…İrtica eğilimli olduğunun…” yazıldığı belge,  294 Kaymakam hakkında “…İrtica eğilimli, eşinin türbanlı olduğu…” yazılı belge, 126 Belediye Başkanı hakkında “…irtica yapısına sahiptir,eşi türbanlıdır, haremlik selamlık uygular….” yazılı belge,  300 Doktor, Başhekim, Hemşire vb. görevlilerin “…türban takar, irticacıdır, türban takmaz, modern görünümlüdür, irtica eğilimlidir, şeriatçıdır…”  yazılı belge,  Başbakanlık ve Bakanlıklara bağlı görev yapan toplam 1763 kişinin isim listesinin listelendiği, bazılarının karşısına “…siyasi, dini görüşleri ve ırki kökenlerinin…” yazıldığı belge, Başbakanlık, Bakanlıklar ve Hakimler ve Savcılar Yüksek Kurulunda görev yapan 1054 kişinin listelendiği bazılarının karşısına “…siyasi ve dini görüşlerinin…” yazıldığı belge, Malatya Üniversitesinde görevli bir öğretim görevlisi hakkında “…ideolojik görüşlerinin…” yazılı olduğu belge,  Van YY Üniversitesinin bir kısım öğretim görevlisi ve öğrenci hakkına “…ideolojik düşünce ve fikirlerinin…” yazıldığı belge,  durumlarıyla ilgili istihbarı çalışmalar yapıldığı, 2113 kişinin isim listelenerek “…ulusalcılar..” yazdığı belge,   47 İl Emniyet Müdürünün  “…siyasi ve dini görüşleri ile ırk kökenlerinin…” yazdığı belge,  Hürriyet, Cumhuriyet, Yeni Çağ, Yeni Şafak, Referans, Dünden Bugüne Tercüman, Akşam, Zaman Gazetelerindeki bir kısım yazarlar hakkında “ ….Şeriatçı, İBDA-C sempatizanı, Amerikan şeriatçısı, Fettullahçı, Tetikçi, Kürtçü, Necip fazıl Ekolünden, Alman vakıflarının beslemesi,  Demirelci, Nurcu,  Ermeni milliyetçisi v.b.…” yazılı belge,  İçişleri Bakanlığınca alınacak olan 25 Mülkiye Müfettişi hakkında “…istihbarat kaydı var, İHL mezunu, menfaat düşkünü…” yazılı belge, İçişleri Bakanlığında görevli  35 bürokrat hakkında “…Tarikat mensubu, Süleymancı, Fetullahçı, irticacı…” yazılı belge,  
İsmail YILDIZ’ da, Hürriyet gazetesi yazarı 12,  Sabah Gazetesi yazarı 8, Milliyet Gazetesi yazarı 11, Akşam Gazetesi yazarı 6, Vatan Gazetesi yazarı 4, Star Gazetesi yazarı 6, Radikal Gazetesi yazarı 3, Yeni Şafak 3, D.B.Tercüman Gazetesi yazarı 2, Zaman Gazetesi yazarı 3 kişi hakkında “…Özel hayatları, siyasi bağlantıları, iş hayatı ile ilgili bilgilerin yazdığı, ayrıca bir kısım gazeteciler için, yabancı ülke ismi verilerek etkisinde olduğu belirtildiği, yine bir kısım gazeteciler içinde yabancı istihbarat servisleriyle irtibatlı olduğu…” yazılı belge,  368 Milletvekili hakkında   “…MİT, İran, CIA, Mossad, Almanya, AKP yönetiminin güvendiği isimlerden, Konjonktürel davranabilir, İlişkilerinde pragmatist, AKP den kopabilir, AKP den kopmaz v.b.…” yazılı belge,  

Hayrettin ERTEKİN’ de TRT kurumu içinde bulunduğu iddia edilen “…Süryani ve Ermeni kökenli görevliler ile bunların zararlı faaliyetlerinin…” yazılı bulunduğu belge, 

Mehmet Fikri KARADAĞ’ da İzmir ilinde bulunan bir müteahhit hakkında “…Etnik ve ideolojik kimliği…” ile yazıların bulunduğu belge,  

Habib Ümit SAYIN’da,  YÖK üyeleri ve YÖK Denetleme Kurulu Üyelerinden oluşan 27 kişinin listelendiği, bazıları hakkında “…Alman ajanı, İkinci Cumhuriyetçi, Tarikatçı, Fethullahçı, Atatürkçü, Teziç uşağı…” yazılı bulunduğu belge, elde edilmiştir.
Ergenekon’un istihbarat sonucu elde ettiği verileri, şantaj, yıpratma ve sindirme, bazen karalama, dezenformasyon amacıyla kullandığı anlaşılmıştır.

—Halkı kin ve düşmanlığa tahrik veya aşağılama 

Kuvayı Milliye Derneğinin Mersin ilinde bir düğün salonunda düzenlenen üyelik kabul töreninde, Kuran-ı Kerim ve (3) tabanca üstüne el basan bir gruba dernek başkanı emekli Albay Mehmet Fikri KARADAĞ tarafından “ Türk anadan ve Türk babadan doğmuş soyunda dönme olamayan Türkoğlu Türküm ben bu uğurda ölmek var öldürmek var” cümleleriyle başlayan bir yemin ettirdiği tespit edilmiştir. Yemin töreninden sonra kendisine soru soran gazetecilere 13.500 kişilik bir hainler listesi hazırladıklarını, bunu kamuoyuna açıklayacaklarını söylediği anlaşılmıştır.

Kuvayı Milliye Derneği Mersin temsilcisi Kemal CANAY’ ın 13 aralık 2006’da yaptığı basın açıklamasında ise; “Genel merkezimizin, hain olduğunu belirttiği 13.500 kişi ve kurum var. Genel başkanımız Mehmet Fikri KARADAĞ, yurtdışına para kaçıran bu hainlerin listesini onların en çok güvendiği kaynaklardan elde etti. Vatana ihanet kanunu kaldırıldı. Biz bu kanunun yeniden yürürlüğe girmesini istiyoruz. Adam ihanet ediyor elini kolunu sallaya sallaya geziyor. Mersin PKK ve Siyonistlerce işgal edildi. Türk çocukların elinden ekmekleri alınıyor Mersinde suç işleyenlerin %90 nı doğulu ve güneydoğuludur. Türk çocuğu suç işlemez.” dediği tespit edilmiştir.

Kuvayı Milliye Derneğinin kuruluş bildirgesinde ise “Devletimiz (d) (dinci, dönme) takımı tarafından yönetilmekte Türk milleti kendinden olan Türk soylu yöneticilere kavuşabilme özlemi duymaktadır. Hıyaneti vataniye kanunun zamanı geldiğinde yürürlüğü konulması için çalışılacaktır.11 Kasım 1938 den bugüne kadar ihanet eden her şahıs kurum ve kuruluş hesap verecektir, vatan mutlaka korunacak, millet daima büyüyerek sonsuza kadar yaşatılacaktır. Zira kendisinin bu uğurda feda edecek çok vatan evladı vardır.” denildiği tespit edilmiştir.

Örgüt üyesi Murat ÇAĞLAR daha önceki tarihlerde yakalandığında, Kuvayı Milliye Derneğinde kaldığı süre içerisinde dernek yöneticilerinin kendilerine, vatanın elden gittiğini, bir an evvel halkın ayaklandırılması gerektiğini, ayrıca Kuvayi Milliye Derneğinin mevcut orduya alternatif yeni bir ordu kurma yetkisinin olduğunu, mevcut ordunun içinde bölünmeler olduğunu, vatan hainlerinin olduğunu anlattıklarını beyan etmiştir. Daha sonra alınan C.savcılığı ifadesinde de bu beyanlarını teyit etmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün sivil toplum kuruluşlarındaki bir yapılanması olan Kuvayı Milliye derneğinin illegal yapılanmasında yer alan örgüt üyelerinin bir taraftan Gazeteci Yazar Fehmi KORU ve Orhan PAMUK gibi isimlere suikast yapmak için hazırlıklar yaptıkları görülürken, diğer taraftan da DTP li Diyarbakır Belediye Başkanı Osman BAYDEMİR, DTP Genel Başkanı Ahmet TÜRK ve DTP milletvekili Sebahat TUNCEL gibi isimlere suikast hazırlıkları planladıkları da görülmektedir. Bu konuya ilişkin şüpheliler arasında oldukça açık telefon görüşmeleri mevcuttur. Bu konudaki telefon görüşmeleri Ergenekon Terör Örgütünün yapmayı tasarladığı eylemler bölümünde yazıldığından burada tekrar edilmemiştir. 

Şüphelilerin görüşmelerinde haklarında suikast planları yapılanların etnik, siyasi, yazar ve gazeteci kişilik ve kimlikleri ile uluslar arası düzeyde dahi tanınan ve dile getirdikleri bazı söylemleri nedeni ile de yandaşları olduğu kadar halkın bir kısmının tepkisini de çeken kişiler olduğu, bu kişilere yapılacak bir suikastın asıl amacına uygun şekilde halkın bir kısmının tepkisini sağlayacak, hatta Muhammet YÜCE’nin ifadesinde “gerçekleştirmeyi düşündüğü eylemden sonra Türkiye’nin ikiye bölüneceği ve iç savaş çıkacağını düşünerek vazgeçtiği” şeklindeki kaçamaklı beyanına uygun bir tehlike oluşturacak nitelikte oldukları anlaşılmaktadır. 

Diğer yandan Ergenekon’ un Cumhuriyet Gazetesi ve Danıştay Saldırıları eylemleri ile özellikle bu eylem tarihlerinde gündemde olan türban tartışması taraflarını, tartışma zemininden kamplaşmaya çekmeyi, toplumun farklı görüşe sahip kesimlerini birbirlerine ve nihayetinde yönetime karşı silahlı ayaklandırmayı, bu şekilde ülkede kargaşa ortamı oluşturup ordu içerisinden kendilerine destek olacaklarını umdukları kişiler ile yönetimi ele geçirmeyi amaçladıkları anlaşılmaktadır.

Gizli tanık 17, ifadesinde aynısı ile ; “Ali KUTLU, Mersin ilinden derneğe gelmişti. Kendisinin VKGB oluşumunun başlangıcında yer aldığını anlatıyordu. Bu kişinin Mersin’de VKGB tarafından organize edilen bayrak mitinginde yer aldığını, bu miting öncesi 2 adet Türk bayrağının VKGB tarafından halkın galeyana getirilmesi için özellikle yaktırıldığını, bundan dolayı da 10.000 kişinin tepki amaçlı Türk bayrağı açtığını bizzat kendisinden duydum.” şeklindeki beyanı, Ergenekon Terör Örgütünün sivil toplum alanındaki diğer bir kuruluşu olan VKGB’ nin bu amaca yönelik faaliyetlerini göstermesi açısından önemli görülmüştür. 

Ergenekon yönetici ve üyelerinin dosyada mevcut onlarca telefon görüşmelerinden de, halkı kin ve düşmanlığa tahrik veya aşağılama ile askeri müdahale beklentisi söylemleri bulunduğu anlaşılmaktadır. 

ÖRGÜT’ÜN TASARLADIĞI EYLEMLER

Yargıtay binasına sabotaj veya Yargıtay görevlilerine suikast  

İşçi Partisi Genel Merkez binasında yapılan aramada elde edilen ELBA marka bir CD’ de “Yargı-Nusret Senem’den” klasöründe  “Yargıtay” isimli PDF belgesi içerisinde Yargıtay binasının elle çizilmiş krokisi, “Krokinin açılımı” isimli Word belgesi içerisinde de krokinin açılımının yazılı bulunduğu, krokide binanın bölümlerinin, giriş çıkış noktalarının gösterilerek işaretleme, çizim ve numaralandırmalar yapıldığı, 

“Krokinin açılımı” isimli Word belgesinde; 


A: Yargıtay ana bina

B: Yargıtay bitişik ek bina

C:Yargıtay ek bina

1. Protokol kapısı (güvenlik çok sıkı)

2. Avukat giriş kapısı

3. Posta giriş kapısı

4. Vatandaş kapısı

5. Garaj kapısı (sürekli görevli bulunur, güvenlik yok)

6. Mutfak kapısı

7. A blok yan kapı

8. C blok yan kapı

9. C blok arka kapı

10. C blok ön yan kapı

11. C blok ana giriş kapı

12. C blok garaj kapısı 

13. Başbakanlık güvenli girişi

14. A blok giriş

X Güvenlik var

X Polis var

X Ray cihazı var

P Polis noktası var

“Sarı ile işaretli bölgeler rahat, buralarda güvenlik, polis, görevli yok. 6 nolu kapı tünel gölgesinde kalıyor. Gece için uygun. 3 nolu kapı kilitli ancak açılabilir. Buradan A blok zemin altına inilir. Burası Milli Eğitim Bakanlığı ile A blok arasında kalıyor ve araba park yeri. Tenha. C blok 8 nolu kapı çok müsait. Girince bazen kapı arkasında bir güvenlik çıkabilir. Burada lavabolar var. Oraya geçilebilir. Her zaman yok. 9 nolu kapı kilitlidir. Ama açılabilir. Ön taraftaki ışıklar orayı görmüyor. 10 nolu kapı kullanılmaz, ön taraftaki ışıklar burayı iyi görüyor. Ön tarafta 2 kamera var. Ön taraftaki sarı alan ağaçların altında kalıyor. Işıktan da geriye kalıyor. Orayı güvenlik kulübesi görmüyor. Arkada camları yok. O nedenle kör bir nokta oluşuyor. Karargâh kameraları görse de karanlık olduğundan sıkıntı olmaz. Ancak fazla beklememeli. Karargâh önünden hemen ikaz gelebilir” yazıldığı,  

Aynı CD içerisindeki “Yargıtay ile ilgili notlarım”  isimli Word belgesi içinde de Yüksek Yargı dâhil birçok yargı görevlisinin isimlerinin karşısında siyasi, dini görüşleri ve ırki kökenleri belirtilerek fişleme yapıldığı, bazı yargı mensuplarının aileleri ve özel hayatları, bir kısmının da aileleri ile ilgili araştırma yapılması içerikli notlar yazıldığı görülmüştür.  

Ankara Emniyet Müdürlüğü yazımıza verdiği cevapta; söz konusu CD içerisindeki krokinin Yargıtay binasına ait ve kroki açılımıyla ilgili yazıların da binaya uygun bulunduğunu bildirilmiştir. ( Başsavcının tehdit edilmesine ilişkin yazı bulunup buraya eklenecek)

Krokinin, özellikle açılım yazısı ile birlikte değerlendirildiğinde yasal bir amaçtan çok Yargıtay binasına sabotaj veya Yüksek Yargı görevlilerine suikast planı için hazırlandığı izlenimi vermektedir. Bu planın içinde bulunduğu CD birkaç üyesi Ergenekon üyesi veya yöneticisi olmakla suçlanan İşçi Partisinin Genel Merkez binasında ele geçirilmiştir. Ergenekon’ un amaçlarına ulaşabilmek için suikast dâhil birçok illegal yöntemi uygulayabileceği yukarıda anlatılan örgüt dokümanlarında yazılmıştır. Nitekim Cumhuriyet Gazetesi ve Danıştay saldırıları örgüt eylemleri arasında sayılmış ve ilgili kişiler hakkında ceza tayini istenilmiştir. 

Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısının yönetimdeki siyasi partiye kapatma davası açması, karşıt görüşteki kişilerin tehdide varan tepkileri ve davaya destek veren kişiler arasındaki tartışmalar ile gergin bir ortam oluşturmuştur. Bundan sonra Yüksek Yargı görevlilerine veya Yargıtay binasına yapılacak bir saldırının şüphelileri olarak gösterilecek kişiler ile karşıt görüşteki kesim arasında zaten var olan gerilimin kavga ortamına dönüşmesi muhtemeldir ve Ergenekon’un amaçlarına uygun düşmektedir. 

Bu açıklamalar ile söz konusu krokinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ tarafından ülkede karşıt görüşlü kesimler arasında kavga ortamı oluşturmak amacı ile Yargıtay binası veya Yüksek Yargı görevlilerine bir eylem için hazırlandığı şüphesi doğmuştur. Ancak bu eylem planının hazırlık hareketlerinin tamamlanıp teşebbüs aşamasına geçtiğine dair delil elde edilemediğinden veya bu aşamada haber alındığından örgüt faaliyetlerini gösterir bir delil olarak kabul edilmekle birlikte suç isnadına konu edilmemiştir. 

NATO görevlilerine suikast ve NATO Karargâhına sabotaj

Ulusal Kanal İzmir Temsilcisi Hayati ÖZCAN’ın İzmir’deki işyeri ve ikametinden elde edilen müzik albümü görünümlü CD içerisinde, İzmir’de bulunan NATO Karargâhında çalışan tüm görevlilere ait kimlik bilgileri, kimlik kartlarının taranmış renkli suretleri, imzalarının dijital ortamda taranmış hali, NATO binalarının ve NATO üst düzey komutanlarından bazılarının aile fertlerinin fotoğrafları bulunmuştur. Aynı CD içerisinde NATO tesislerinin açık parkı önündeki daire kiralanacak ve altı aylık kirası peşin ödenecek yazıldığı,  güvenlik kartlarının hangi tür yazıcı ile yazılacağı ve ne tür kartuş veya toner kullanılacağının, olası bir sabotajdaki patlama sonrası yangın musluklarının nasıl devre dışı bırakılacağının yazıldığı, plan kroki ve fotoğrafların bulunduğu, fotoğraflar üzerinde birçok işaretlemenin yapıldığı, ayrıca NATO personelinin başka yerlerdeki tesislere gidip gelirken kullandıkları yol güzergâhının işaretlenip güvenlik zafiyeti olan yerlerin belirtildiği anlaşılmış, CD ortamındaki bu belgelerin 2003 yılında oluşturulmakla birlikte üzerlerinde 2007 yılının Şubat-Mart aylarında değişiklikler yapıldığı tespit edilmiştir.

 Genelkurmay Başkanlığından alınan cevapta İzmir’deki NATO Karargâhına ilişkin sabotaj ihbarının daha önce Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarlığınca bildirildiği, ilgili birimlerin uyarıldığı belirtilmiştir.

Uluslararası statüdeki NATO askeri birliğine ilişkin bu plan, kroki ve yazıların, uzman bir ekibin karargâh içinden de yardım alarak hazırlayabileceği sabotaj veya suikast çalışmasından başka bir anlam taşımadığı açıktır.  Bunların NATO askeri birliği karşıtı söylemleri ile bilinen ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ  yöneticilerinden Doğu PERİNÇEK ile bağlantılı örgüt üyesi Hayati ÖZCAN’ dan ele geçirilmesi ise dikkat çekicidir. 

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’nün yönetim aleyhine kullanılabilecek argümanlardan birisi olarak ülkede güvenlik zafiyeti oluşturacak, uluslar arası kamuoyunun tepkisini çekecek sansasyonel bir eylem olarak NATO Karargahına sabotaj veya NATO görevlilerine suikast planladığı yönünde şüphe oluşmuş ise de, bu eylemin hazırlık hareketlerinin tamamlanıp teşebbüs aşamasına geçtiğine dair delil elde edilemediğinden örgüt faaliyetlerini gösterir bir delil olarak kabul edilmekle birlikte suç isnadına konu edilmemiştir. 

Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’ a suikast

İşçi Partisi Genel Merkez binasında yapılan aramada elde edilen VERSATİLE marka 411509A102B4 seri numaralı CD’ de “Hikmet Çiçek’e ulaşanlar” klasörü içerisindeki “Koruma planı” isimli 08 ŞUBAT 2005 tarih ve “Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’  ın koruma planı” başlıklı yazı bulunduğu ve yazının dönemin Kara Kuvvetleri Komutanı olan Org. Yaşar BÜYÜKANIT’ ın İzmir ve Balıkesir’ e yapacağı ziyaretler sırasındaki koruma planı olduğu anlaşılmıştır. 

Belirli tarihte ve yine belirli yerlere olan ziyaretlerindeki koruma planının yetkisiz sivil kişilerin elinde bulunması, soruşturma genelinden örgüt amaçlarına aykırı davrandığı düşünüldüğünden dolayı hedef haline getirildiği anlaşılan dönemin Kara Kuvvetleri Komutanı Org. Yaşar BÜYÜKANIT’ a yönelik bir eylem hazırlığı yapıldığı şüphesini akla getirmekte ise de, bu eylemin hazırlık hareketlerinin tamamlanıp teşebbüs aşamasına geçtiğine dair delil elde edilemediğinden suç isnadına konu edilmemiştir. 

Demokratik Toplum Partisinden İstanbul Milletvekili Sebahat TUNCEL ve Mardin Milletvekili Ahmet TÜRK,  Demokratik Toplum Partisinden Diyarbakır Büyükşehir Belediye Başkanı Osman BAYDEMİR, Yazar Orhan PAMUK ve Gazeteci Yazar Fehmi KORU’ ya suikast

Muhammet YÜCE’ nin Ergenekon’a bağlı sivil toplum kuruluşları arasındaki Kuvayı Milliye Derneğinin Genel Başkanı ve aynı zamanda Ergenekon’un yöneticilerinden olan Mehmet Fikri KARADAĞ’ ın kendisinden eleman temin etmesini istemesi üzerine iki ayrı cinayet suçundan yakalama emri ile aranan Selim AKKURT’ u tanıştırdığı, Mehmet Fikri KARADAĞ’ ın en son iki ayrı ankesörlü telefondan Selim AKKURT’ un kullanımındaki cep telefonunu aradığı ancak ulaşamadığı tespit edilmiştir. 

Kuvayı Milliye Derneği yapılanması ile bağlantılı Muhammet YÜCE, Selim AKKURT, Coşkun ÇALIK ve Ayhan ÇELİK’ in, başlıkta yazılı kişilere suikast yapmayı planladıkları aralarındaki iletişimlerin tespit edilen içeriğinden duraksamaya yer vermeyecek açıklıkta anlaşılmaktadır. 

Coşkun ÇALIK özetle “…Muhammet YÜCE’ nin kendisine Orhan PAMUK’ u Türk düşmanı bir yazar olarak tanıtıp öldürmeleri halinde Fikri Albay’ın 2 trilyon vereceğini söylediğini, paraya ihtiyacı olduğu için bu teklifi önce kabul ettiğini, Muhammet YÜCE’ ye Albay’da bu kadar para ne geziyor diye sorduğunda paranın Albayın Derneğinden geleceğini söylediğini…”  ifade etmiştir.

Bu aşamadan sonra planlanan eylemler için yapılan görüşme ve faaliyetlerin arttığı, hedefteki kişiler için göze alınamayacak derecede tehlikeli boyuta vardığı düşüncesi ile tasarlanan eylemlerde tetikçi olarak istihdam edilmesi düşünülen ve zaten yakalama emri ile aranan Selim AKKURT yakalanmıştır. 

Haklarında suikast planları yapılanların etnik, siyasi, yazar ve gazeteci kimlikleri ile uluslar arası düzeyde dahi tanınan ve dile getirdikleri bazı söylemleri nedeni ile yandaşları olduğu kadar halkın bir kısmının tepkisini de çeken kişiler olduğu, maddi menfaat karşılığı bu eylemlerin havale edileceği kişilerden ayrı neredeyse gönüllü olarak bu eylemleri gerçekleştirebilecek pek çok kişinin bulunduğu, kamuoyundaki bu algılama nedeni ile olası bir suikastın Ergenekon’ca takdim edileceği görünürdeki sebeplerinin kamuoyunca doğru olarak algılanmasına yol açacağı anlaşılmıştır.

Tasarlanan eylemlerin asıl amacının ise, toplumun değişik görüş ve inançlara sahip kesimleri arasında ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’ nün amaçladığı şekilde yönetim ve güvenlik zafiyeti oluşturacak derecede kavga ve çatışma ortamı oluşturulması olduğu anlaşılmıştır. Bu eylem planlarının hazırlık hareketlerinin tamamlanıp teşebbüs aşamasına geçtiğine dair delil elde edilemediğinden veya bu aşamada haber alınıp eylemlerde tetikçi olarak istihdam edilecek olan Selim AKKURT yakalandığından dolayı, örgüt faaliyetlerini gösterir bir delil olarak kabul edilmekle birlikte suç isnadına konu edilmemiştir. 

II. BÖLÜM
SORUŞTURMANIN DİĞER AŞAMALARI
Trabzon İl Jandarma Komutanlığının 156 hattını gizli numaradan arayarak isim ve kimliğini belirtmeyen bir şahsın, “Ümraniye Çakmak Mahallesi Muhtarlığı’nın karşısındaki tek katlı binanın  çatısında elektrik direğinin yanında el bombası ve C-4 patlayıcı madde bulunduğu, patlayıcı maddeyi Mehmet DEMİRTAŞ isimli şahsın sakladığı, bu patlayıcıları bir astsubayın temin ettiği, adres olarak Mithatpaşa caddesi ile Samanyolu caddesinin birleştiği sokakta bulunan Kardak Balıkçısının yanındaki tek katlı bina” şeklinde ihbarda bulunduğu ve  bu ihbarın önce İstanbul İl jandarma Komutanlığına, sonrasında da İstanbul Emniyet Müdürlüğüne bildirildiği anlaşılmıştır. 

Soruşturmada, Emniyet Genel Müdürlüğünün her yıl güncellenen terör örgütleri listesinde yer almayan, örgütlenme biçimi, amacı ve faaliyetleri açısından bilinen terör örgütlerinden önemli farklılıklar gösteren, daha önce bir ceza davasına konu olmamış Ergenekon isimli Terör Örgütüne ulaşılmıştır. 

Cumhuriyet Başsavcılığımız tarafından, örgütün yapılanması ve faaliyetlerine yönelik elde edilen bilgi ve tespitler doğrultusunda hazırlanan iddianame mahkemenizin 2008/209 esas sayılı dosyasında  yargılama halen devam etmektedir. 


Soruşturma sürecinde elde edilen örgütsel nitelikli dokümanları, gizli tanık ifadeleri ve adli teknik takip çalışmaları; hiyerarşik ve farklı toplumsal katmanlara nüfuz etmeye odaklı örgütlenmenin göstergelerini oluşturmuştur. 

30.06.2008 tarihine kadar gerçekleştirilen operasyonlarda  birçok şüphelinin ev ve işyerlerindeki aramalarda elde edilen ERGENEKON ANALİZ YENİ YAPILANMA YÖNETİM VE GELİŞTİRME PROJESİ İSTANBUL 29 EKİM 1999 - LOBİ ARALIK 1999 - OLUŞUM ARALIK/1999 - FUNDAMENTALİST TERÖR İSTANBUL 27 MART 2000 - ULUSAL MEDYA 2001 İSTANBUL / ARALIK 2000 - ŞİRKET KÖSTEBEKLER GÖZLEM ANALİZ İSTANBUL / ARALIK 2000 - MİT MEDYA VE AJAN GAZETECİLER İSTANBUL / ARALIK 2000 -  İŞÇİ PARTİSİNİN TÜRK VE KÜRDÜ BİRLİKTE ÖRGÜTLEME TASARIMI ANALİZ İSTANBUL 7 NİSAN 2000 - ÖRTÜLÜ FAALİYETLER BİR İSTANBUL 6 NİSAN 2000 - DEVLETİN YENİDEN YAPILANMASI ÜZERİNE 25 KASIM 1999 isimli dokümanların incelenmesi  teknik takip çalışmaları, gizli tanık  beyanları ve elde edilen deliller doğrultusunda, 

Ergenekon Terör Örgütünün; bazı TSK mensubu ve sivil şahısları kullanarak,   Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ ün adını, ilke ve inkılâplarını suistimal ederek,   illegal kazanç, gizli istihbarat, legal ve illegal faaliyetler, terör dünyasına yön vermek amacı ile naylon terör örgütü kurmak, mafyayı re-organize ederek kullanmak, naylon şirketler oluşturma, suikast ve propaganda gibi yöntemler vasıtası ile bir örgütlenme oluşturup, gizlilik prensipleri altında Türkiye Cumhuriyetinin  devlet kademelerini ele geçirip, örgütün amaçları doğrultusunda bir devlet yapısı kurmak,  başıboş gezen şahısları amaçları doğrultusunda kullanmak, medyayı ele geçirerek devletin yeniden yapılanması çerçevesinde kullanmak, oluşturulacak sivil toplum kuruluşları vasıtası ile propaganda yapmak, kuvva-i milliye, ulusal güç birliği adı altında faaliyet yürüten dernekler ve güvenlik şirketleri kurarak bunlar vasıtası ile istihbarat toplamak,  gibi yöntemler ile devleti yeniden yapılandırma amaçları doğrultusunda   faaliyet yürüttüğünün   anlaşıldığı,

Şüpheliler Barbaros Hayrettin Altıntaş, Hasan Atilla Uğur, Birol Başaran, D.Ali Özoğlu, Kemal Aydın, Osman Gürbüz, İbrahim Özcan, M.Şener Eruygur, Sinan Aydın Aygün, Ahmet Hurşit Tolon Ve Levent Ersöz,Tunç Akkoç, Ercüment Ovalı,  Hamza Demir, Muhammet Murat Avar, Siyami Yalçın, Ufuk Büyükçelebi, İlker Güven Adnan Türkkan, Erol Mütercimler, ve  Hatice Bahtiyar ait işyeri ve ikametlerinde yapılan aramalarda çok sayıda yazılı doküman, elektronik malzeme, 11 adet tabanca, 2 adet av tüfeği, 1 adet baston tüfek, çeşitli çap ve ebatta 1036 adet fişek, 28 adet kovan, 18 adet şarjör 2747 adet CD/DVD, 300 adet disket, 95 adet bilgisayar, 27 adet flash disk, 22 adet hafıza kartı, 260 adet videokaseti, 46 adet teyp kaseti, 99 adet ajanda, 27 adet telefon fihristi ve çok sayıda Devletin güvenliği, iç veya dış siyasal yararları bakımından niteliği itibarıyla gizli kalması gereken GİZLİ BELGELER ele geçirilimiştir.
Şüpheli şahıslardan Ayışığı, Yakamoz, Eldiven isimli darbe girişimine yönelik hazırlanan slaytlar ele geçirilmiş ve ayrıca Cumhuriyet Çalışma Grubu adı altında illegal bir yapılanma kurdukları anlaşılmıştır.

Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yürütülen soruşturma devam etmekteyken, 12.08.2008 günü saat 18.20 sıralarında emniyete yapılan ihbar üzerine13.08.2008 günü arama  yapılan aramada; 2 adet Kalashnikof marka tüfek, 8 adet uçaksavar mermisi, 2 adet tabanca, 3 adet av tüfeği, bahse konu silahlara ve çeşitli ebatlara haiz 1218 adet Fişek, 1034 adet Kovan, 9 adet Şarjör, 4 adet el telsizi, 1 adet dürbün, 1 adet ses kayıt cihazı, 52 adet Vhs, Beta, Mikro ve Ses kaseti, çok sayıda yazılı doküman ve 1367 gram esrar elde edilmiştir.

Elde edilen malzemeler neticesinde iş yeri sahipleri Muzaffer ÖZTÜRK’ün 13.08.2008 günü, ihbarda adı geçen Arif DOĞAN’ın  14.08.2008 günü gözaltına alındıkları ve  tutuklandıkları,

 
Şüpheli M. Şener ERUYGUR’ un ADD Genel Merkezindeki ofisi ve şüpheli Hurşit TOLON’un Ankara ilindeki ikametinden elde edilen CD’lerin içeriğinde, Cumhuriyet Çalışma Grubu adıyla faaliyet yürüten bir yapılanmanın kuruluş, teşkilatlanma ve çalışmalarına dair çok sayıda doküman bulunmuştur. Adı geçen grubun, Aralık 2003 tarihinde dönemin Jandarma İstihbarat Başkanı Emekli Tuğgeneral Levent ERSÖZ’ ün talimatıyla İstihbarat Başkanlığı bünyesinde İstihbarat Yönetim Şube Müdürlüğü adıyla kurulduğu anlaşılmaktadır.

Yapılan incelemelerde; grubun görev ve faaliyetleri ile ilgili çeşitli tarihlerde hazırlanmış olan rapor ve sunumlara rastlanmıştır. Bunlardan “Cumhuriyet Çalışma Grubu Teşkilat ve Faaliyetleri” adlı sunumda grubun kuruluş gerekçesinin anlatıldığı slaytta yer alan ifadeler, operasyon kapsamında ele geçirilen özel istihbarı bilgiler, psikolojik harekat planları ve fişleme çalışmalarının hangi kapsamda yürütüldüğü konusuna açıklık getirmektedir. 

“Cumhuriyet Çalışma Grubu Teşkilat ve Faaliyetleri” adlı sunumda “Vakit Gazetesinin Saldırılarına Karşı Alınacak Tedbirler” başlığı altında yer alan “İllegal Faaliyetler” bölümünde silahlı eylem, sabotaj, adam kaçırma vb. yollara başvurulması gerektiği yönündeki ifadelerin bulunduğu görülmüştür. 

Devletin en temel kurumlarından biri olan ve sorumlu olduğu bölgede illegal faaliyetlerle mücadele ile görevli olan Jandarma Teşkilatı içinde yer alan bir grubun, suç teşkil eden illegal eylemleri bir yöntem olarak benimsemesi ve bunu resmi bir sunumda açıkça ifade etmesinin ortaya koyduğu tehdit ve tehlikenin büyüklüğü, kurumlar içerisinde örgütlenmiş illegal yapılarla mücadelenin aciliyet ve önemini kaçınılmaz bir şekilde ortaya koymaktadır.

 Ergenekon Terör Örgütü içerisinde faaliyetlerde bulunduğu tespit edilen ve örgüte yönelik yapılan çalışmalarda gözaltına alınan  şüphelilerle irtibatları tespit edilen şahıslara yönelik yürütülen çalışmalar sonucu 18.09.2008 günü 9. Ağır Ceza Mahkemesinin kararı doğrultusunda İstanbul, Ankara, Kırklareli, Sakarya, Hakkâri, İzmir, Elazığ ve Mersin illerinde başlatılan  operasyonlarda toplam on dokuz (19) şüpheli gözaltına alınmıştır.


12.06.2007 tarihinde Ümraniye’de ele geçirilen el bombaları sonrasında ortaya çıkartılan ve Ergenekon yapılanması içerisinde oldukları tespit edildikten sonra yakalanan şahıslardan elde edilen örgütsel doküman niteliğindeki belgeler, iletişim-bilişim malzemelerinden elde edilen bilgi ve dokümanlar, teknik takip çalışmalar sonrasında ele geçirilen her türlü bilgi ve belgenin incelemesi sonrasında, bu örgütle ilişki içerisinde oldukları yönünde kuvvetli deliller elde edilen şahıslar ile irtibatları tespit edilen;


Mehmet Ali ÇELEBİ, Yaşar TOZKOPARAN, Noyan ÇALIKUŞU, Eren MUMCU, Hasan Hüseyin UÇAR, Hamza DEMİR, Rıfat DEMİR, Rıfat YILDIRIM, Mahmut OĞUZ, Kurtça BEKTAŞ ve Süleyman SOLMAZ, Doğukan YORULMAZ, Mahmut oğuz Kazancı ve Levent TEMİZ On Dokuz (19) şüpheliye ait işyeri ve ikametlerinde yapılan aramalarda çok sayıda yazılı doküman ve elektronik malzeme, 4 adet tabanca, 2 adet şarjör, 63 adet fişek, 26 adet kovan, 5 adet renkli torba içerisinde kimyasal madde (uyuşturucu), 1839 adet CD/DVD, 144 adet disket, 23 adet bilgisayar, 6 adet flash disk, 9 adet hafıza kartı, 156 adet videokaseti, 40 adet teyp kaseti, 5 adet ajanda, 130 adet dergi ( aydınlık(5) ,köklü değişim (104), Türkeli (7), kuvvai milliye (1)…vb) ele geçirilmiştir.  

Mahmut OĞUZ, Süleyman SOLMAZ, Kurtça BEKTAŞ, Rıza DEMİR, Rıfat YILDIRIM isimli şüphelilerin birlikte hareket ettikleri, Hizb-ut Tahrir gurubu içerisinde yer aldıkları, belirli aralıklarla toplantılar yaptıkları ayrıca yapılan aramalarda Hizb-ut Tahrir terör örgütüyle ilgili çok sayıda doküman, dergi, kitap bulunarak el konulmuştur. Kitapların bazılarının yasak yayınlardan olduğu tespit edilmiştir.

Yapılan soruşturmada tutuklanan askeri personel olan Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin Süleyman SOLMAZ ile irtibata geçtiği, bu şahıstan Hizb-ut Tahrir le ilgili kitap, dergi ve CD aldığı, daha sonra bu dokümanların Neriman AYDIN’ ın evinde yapılan aramalarda ele geçirildiği anlaşılmıştır. Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin, Süleyman SOLMAZ ile olan irtibatı sırasında kendisini başka isimle tanıttığı, askeri personel olduğunu söylemediği ve muhasebeci olduğunu anlattığı tespit edilmiş olup, bu şahısla görüşmeler yaptığı ve toplantılar yapmak üzere sürekli telefonlaştıkları anlaşılmıştır. Bu konuyla ilgili telefon görüşmeleri dosyaya konulmuştur.

02.09.2005 günü ilimizde Cuma namazı çıkışında Fatih Camii avlusunda toplanan Hizbut Tahrir örgüt mensuplarının, anayasal düzenin kaldırılıp yerine Raşidi Hilafet olarak adlandırılan hilafet devletinin kurulmasına yönelik yapılan olaylı toplumsal gösteri neticesi yakalanan şahıslardan;

· Mustafa Türker GÜVEN’ in 02126711022 numaralı telefonunun, Ergenekon Soruşturması sırasında ölen Kuddusi OKKIR’ dan elde edilen 0533 7624601 numaralı cep telefonunda kayıtlı olduğu,

· Sedat TEMİZ’ in 05357919153 numaralı telefonunun, Ergenekon Soruşturması kapsamında tutuklanan Fikret EMEK’ ten elde edilen 5357919153 numaralı cep telefonunda kayıtlı olduğu,

· Kirami KÜÇÜKADA’ nın 2125089600 numaralı telefonunun, Ergenekon Soruşturması kapsamında tutuklanan İsmail YILDIZ’ dan elde edilen harddisk içerisinde bulunan İso-gen .xls isimli rehberde kayıtlı olduğu,

· Uğur KANKUR’ un 2125501173 numaralı telefonunun, Ergenekon Soruşturması kapsamında tutuklanan İsmail YILDIZ’ dan elde edilen harddisk içerisinde bulunan f rehber 2.xls isimli rehberde kayıtlı olduğu,

· Bayram AKIN’ ın 2122509301 numaralı telefonunun, Ergenekon Soruşturması kapsamında tutuklanan İsmail YILDIZ’ dan elde edilen harddisk içerisinde bulunan f rehber 2.xls isimli rehberde kayıtlı olduğu,

· İsmail GÖRPÜZ’ ün 2125499820 numaralı telefonunun, Ergenekon Soruşturması kapsamında tutuklanan İsmail YILDIZ’ dan elde edilen harddisk içerisinde bulunan f rehber 2.xls isimli rehberde kayıtlı olduğu tespit edilmiştir.

01.07.2008 tarihinde şüpheli  Neriman AYDIN’ ın ikametinde bulunan belgeler arasındaki bir not kağıdında; “Hizbuttahrir” yazdığı, bunun altında da, “Süleyman” “Ulus kiler çarşı girişindeki Türkcell telefoncu Rıza arkadaşı” “Keçiören sanatoryum konuşma yerleri” “Her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı” “Aşama aşama hazırlık” “Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var” “Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var” “CD ler kalabalık ortamda izleyin” “Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” şeklinde yazılar olduğu görülmüştür. Not kâğıdında Hizb-ut Tahir terör örgütü mensuplarının toplantı yerlerini ve davranış özelliklerini gösterir yazılar bulunduğu, bu yazıdan örgütün gizliliğe dikkat ettiği, aynı zamanda propaganda çalışmaları yürüttüğü anlaşılmış ,ayrıca not kâğıdı şüpheli Süleyman SOLMAZ’ a sorulduğunda, kendisine ait olmadığını, ancak notta geçen bilgileri şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ye verdiğini beyan etmiştir.

Askeri personel olan şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ nin, Hizb-ut Tahrir bağlantısı olduğu anlaşılan şüpheli Süleyman SOLMAZ ile irtibata geçmesi, toplantılarına katılacağını anlatması, bu konuyla ilgili sık sık mesajlaşmaları ve şüpheli Neriman AYDIN’ ın ikametinde bulunan not kâğıdı değerlendirildiğinde, şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin şüpheli Süleyman SOLMAZ vasıtasıyla, Hizb-ut Tahrir terör örgütü içersine sızmaya çalıştığı, bu şekilde ERGENEKON terör örgütünün,  Hizb-ut Tahrir terör örgütünü kontrol altına alarak yönlendirmeyi amaçladığı anlaşılmıştır.

Şüpheli Levent TEMİZ den elde edilen daktilo ile yazılmış 3 sayfalık “turan ihtilal ordusu / manifestosu” başlıklı yazıda kısaca;

“Bugün, demokrasi adı altında yüce Türk ırkına empoze edilmeye çalışan sistemin Türkün şahsına ve vicdanına ters ve aykırı bir sistem olduğundan, Türk Kimliğinin Osmanlı İmparatorluğu zamanında eritildiğinden, ikinci bir Kuvai Milliye ruhuna bürünerek gerçekleştirilecek mukaddes Türk ihtilali ile başlatılacak bir mücadeleden, Türk ırkının göstermiş olduğu iyi niyeti ve samimiyeti istismar eden aşağı iktidai ırklara geçmiş asırlarda göstermiş olduğumuz hoşgörü ve sevgiden feragat edileceğinden, azınlıkların tüm hukuki ve mülkiyet haklarının ellerinde alınarak, mal varlıklarının ihtilal komitesince devletleştirileceğinden, azınlıkların nüfus kağıtlarının, müsadere olunarak Müslüman olanlara devşirme, Müslüman olmayanlara Jenosit kartı verileceğinden, azınlıklara tek tip çamur renginde devşirme ve Jenosit amblemli formalar giydirileceğinden, tüm basın kuruluşlarının kapatılacağından, yöneticilerinin kurşuna dizileceğinden” bahsedilmektedir.

Ayrıca şüpheli Levent TEMİZin 17.05.2006 tarihinde ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜ tarafından yürütme organını devirmeye kalkışma eylemi olarak planlanan DANIŞTAY saldırısından  üç gün önce 14.05.2006 gecesi saat 03.45 sıralarında Şüpheli Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Veli KÜÇÜK, Sevgi ERENEROL, M.Fikri KARADAĞ ve Kemal KERİNÇSİZ’ e “BUGÜN TÜRK TARİHİNDE GÖRÜLMEDİĞİ KADAR AŞAĞILANMAKTADIR. AVRUPANIN VE ABD’ NİN SALDIRGANLIĞI TEHLİKELİ BOYUTLARA ULAŞMIŞTIR. İŞBİRLİKÇİ KOMPRADOR SİSTEM GÖRÜLMEDİK DERECEDE AŞAĞILIKTIR. BU DURUMDA TÜRKÇÜ-DEVRİMCİ GENÇLERE İHTİYAÇ VARDIR. BEN T.C’NİN SADECE TAM BAĞIMSIZLIĞINI İSTEDİM. BU NEDENLE BEN VE ÜLKÜDAŞLARIM EMPERYALİZME VE İŞBİRLİKÇİLERE KARŞI SAVAŞTIK. BUNDAN DOLAYI ÖLÜMDEN KORKMUYORUZ.  BEN GENÇ YAŞTA ÜLKEMİN BAĞIMSIZLIĞINA KENDİMİ ARMAĞAN ETMEKTEN ONUR DUYUYORUM. TÜRKLÜĞÜN TEK KURTULUŞ ÇARESİ KALMIŞTIR ODA SİLAHLI MÜCADELEDİR. AV. LEVENT TEMİZ”  mesajını gönderdiği tespit edilmiştir.


Ergenekon Terör Örgütü içerisinde faaliyetlerde bulunduğu tespit edilen ve örgüte yönelik yapılan çalışmalarda  diğer  şüphelilerle irtibatları tespit edilen şahıslara yönelik  yapılan çalışmalar sonucu 23.09.2008 günü 9. Ağır Ceza Mahkemesinin kararı doğrultusunda İstanbul, Ankara ve İzmir illerinde başlatılan  operasyonlarda toplam on üç (13) şüpheli gözaltına alınmıştır.

Adil Serdar SAÇAN, Emcet OLCAYTO, Hüseyin NAZLIKUL, Tanju GÜVENDİREN, Gürbüz ÇAPAN, Mahir AKKAR ve Tuncay ÖZKAN, Adnan KILIÇASLAN, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Mesut ÖZCAN, Murat AĞIREL ve Evrim BAYKARA ile Şüpheli Adil Serdar SAÇAN’ ın ikametinden elde edilen CD içerisinde bulunan ve daha önceki aramalarda da elde edilmeyen Ergenekon Terör Örgütüne ait örgütsel içerikli;

BATI DÜNYASINDAN DEMOKRATİK HUKUK ÖRNEKLERİ İSTANBUL / 11 NİSAN 2000

BATI VE İŞBİRLİKÇİLERİNİN KRONOLOJİK SÖYLEM VE AMAÇLARINA ATATÜRK’ÜN YANITLARI İSTANBUL / 11 NİSAN 2000

· TÜRKİYE CUMHURİYETİ CUMHURBAŞKANLARI VE 10. CUMHURBAŞKANI ADAYLARI OPERASYON İSTANBUL / 30 NİSAN 2000

· BİRLEŞİK KOMÜN GİRİŞİM İSTANBUL / 27 HAZİRAN 2000-06 OPERASYON    (daha önceki aramalarda doküman olarak elde edilmiş olan örgütsel dökümanlar şüpheli Adil Serdar SAÇAN’ da dijital olarak elde edilmiştir) dokümanları elde edilmiştir.

On üç (13) şüpheliye ait işyeri ve ikametlerinde yapılan aramalarda çok sayıda yazılı doküman ve elektronik malzeme, 10 adet tabanca, 9 adet şarjör, 730 adet fişek,  3 adet el bombası, 2 adet kelepçe, 4193 adet CD/DVD, 334 adet disket, 204 adet bilgisayar, 22 adet flash disk, 16 adet hafıza kartı, 722 adet videokaseti, 48 adet teyp kaseti, 56 adet ajanda, 7 adet telefon fihristi ve çok sayıda GİZLİ İBARELİ dokümanlar elde edilmiştir.


20.10.2008 tarihinde saat:09.30 sıralarında Kars ili Sarıkamış ilçe Emniyet Müdürlüğü kapı girişinde Emniyet Koruma nöbetçisinin yoldan geçen bir şahsın belini kabarık bir vaziyette görmesi üzerine, şahsın yanına giderek silah taşıyıp taşımadığını sorduğu,şahsın  “evet taşıyorum” şeklinde cevap vererek belinden silahı çıkarttığı, silahın ruhsatı sorulduğunda ise silahın ruhsatının olmadığını, silahın Ertaç GİRAY isimli bir şahsa ait olduğunu beyan etmesi üzerine, Hüseyin KESKİN isimli şüphelinin yakalandığı,


Şüphelilerden;


İki (2) şüphelinin yapılan ev ve iş aramalarında; 147 adet CD/DVD, 6 adet tabanca, 1 adet şarjör, 16 adet fişek, 6 adet bilgisayar, 2 adet hafıza kartı, 2 adet telefon fihristi,  1 adet mikro kaset elde edildiği, 

Yapılan ihbar üzerine 26.10.2008 günü Merdan YANARDAĞ, Şener ÖZTÜRK, Anet SAHAKYAN, Fuat KARİP ve Cengiz BALTA isimli Şüphelilere  ait işyeri ve ikametlerinde yapılan aramalarda çok sayıda yazılı doküman 3 adet tabanca, 3 adet şarjör, 227 adet fişek,  262 adet CD/DVD, 56 adet disket, 15 adet bilgisayar, 3 adet flash disk, 5 adet hafıza kartı, 43 adet videokaseti, 25 adet teyp kaseti, 4 adet ajanda, 8 adet telefon fihristi elde edilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün; kitleler üzerinde sonuç alıcı bir etkiyi gerçekleştirmek üzere hareket etmesinin gerektiği, bu açıdan da örgütlenme modeline özel bir önem verildiği görülmektedir. Bu açıdan, örgütle ilgili yürütülen soruşturmada farklı meslek ve gelir gruplarından kişiler bir araya gelmiştir. Ayrıca örgütün yapılanmasına ilişkin örgüt dokümanlarında ortaya konulan fikri ve ideolojik modeller, örgütlenmenin toplumun değişik katmanlarına yayıldığını göstermektedir. 

Bir kısım şüphelilerin yukarıda belirtilen amaçlar doğrultusunda istihbarat topladıkları, çeşitli kuruluşlara ait krokiler hazırlattıkları, patlayıcı madde ve silah temin ettikleri, dernek ve vakıflar kurdukları, medya kuruluşu sahip olma yoluna gittikleri, ticari ve güvenlik şirketleri kurdukları, topladıkları istihbaratlar neticesinde eylem hazırlıkları içerisinde oldukları ve neticesinde toplumda infial uyandıracak eylemlerin gerçekleştirilmesiyle, ülkede kaos ortamının oluşturularak ülke yönetimini ele geçirmek amacı ile askeri müdahaleye  zemin hazırladıkları tespit edilmiştir. 

          Şüpheli İbrahim ŞAHİN ve çevresindeki şahıslara yönelik yapılan teknik takip çalışmalarında da “S-1” adı altında bir yapılanmadan bahsettiği, bu yapı içerisinde görevlendireceği Emniyet mensubu ve Askeri görevliler temin etmeye çalıştığı tespit edilmiştir.

Soruşturması kapsamında haklarında halen teknik takip işlemleri devam eden şahıslardan bir kısmının, geçmişe dönük yapılan çalışmalarda, aynı soruşturma kapsamında yakalanıp hakkında işlem yapılan diğer örgüt mensuplarıyla irtibatlarının olduğu, birlikte örgütsel faaliyetlerde bulundukları ve örgütün amaç ve stratejileri doğrultusunda hareket ettikleri anlaşılmıştır. Geçmişte olduğu gibi, ileriye dönük olarak da, örgütün kamu, sivil toplum kuruluşları, mafya, medya ve benzeri oluşumları içerisinde yer alan mensuplarını da harekete geçirerek,    ülkenin bir çıkmaza sürüklenerek, hedeflenen kaos ortamının oluşturulması amacıyla harekete geçtiklerinin tespiti üzerine, 

Ergenekon Terör Örgütü içerisinde faaliyetlerde bulunduğu tespit edilen ve örgüte yönelik yapılan çalışmalarda diğer şüpheli şahıslarla irtibatları tespit edilen şahıslara yönelik çalışmalar sonucu 07.01.2009 günü başlatılan  operasyonlarda toplam otuz üç (33) şüpheli gözaltına alınmıştır.


Hakkında evrak tefrik edilen Şüpheliler Hasan Ataman YILDIRIM, Mustafa Levent GÖKTAŞ, Mustafa KOÇ, Hüdayi ÜNLÜER, Mehmet KORAL, İbrahim ŞAHİN, Engin AYDIN, Yalçın KÜÇÜK, Fatma CENGİZ, Fahri KEPEK, Yaşar Oğuz ŞAHİN, Oğuzhan SAĞIROĞLU, Taylan Özgür KIRMIZI, Cengiz KÖYLÜ, Muhammed SARIKAYA, Ersin GÖNENCİ, Oğuz BULUT, Mustafa DÖNMEZ  Erdal ŞENEL Hüseyin Vural VURAL, İlyas ÇINAR, Hüseyin BUZOĞLU ve Tuncer KILINÇ, Bekir ÇELİK, Engin ERKILINÇOĞLU, Erdal ŞAHİN, Kemal YAVUZ, Erbay ÇOLAKOĞLU, Cihandar HASANHANOĞLU, Kemal GÜRÜZ, Coşkun UMUR, Ümit HANDAN, Özkan BEKTAŞ ve Barış DALAN  ait işyeri ve ikametlerinde yapılan aramalarda çok sayıda yazılı doküman, bomba imalatında kullanılan malzemeler, kesici-delici alet, elektronik malzeme, 27 adet el bombası, 10 adet el bombası gövdesi, 10 adet el bombası ateşleme mekanizması, 18 adet dilim el bombası gövdesi, 12 adet bubi tuzaklı bomba, 12 adet bubi tuzaklı bomba ateş.mek. ,10 adet el bombası fünye grubu, 8 adet gösteri el bombası, 21 adet sis bombası, 13 adet tüfek bombası, 4 adet hakem bombası, 13 adet göz yaşartıcı bomba, 2 adet lav silahı, 3 adet uzun namlulu silah, 29 adet tabanca, 1 adet kalem tabanca, 820 gr plastik patlayıcı, 17132 adet mermi, 10 adet av tüfeği, 7 adet dürbün, 4 adet el telsizi, 2259 adet CD/DVD, 464 adet disket, 72 adet bilgisayar, 30 adet flash disk, 46 adet hafıza kartı, 398 adet videokaseti, 53 adet teyp kaseti, 42 adet ajanda, 16 adet telefon fihristi ve çok sayıda GİZLİ İBARELİ dokümanlar elde edilmiştir.

ŞÜPHELİ İBRAHİM ŞAHİN’ VE MUSTAFA DÖNMEZ DEN ELE GEÇİRİLEN SİLAH VE PATLAYICI MADDELER

Muvazzaf Yarbay Mustafa DÖNMEZ’ in Sakaryadaki ikametinden 
22 adet el bombası, 

6 adet tabanca, 

2100 adet Kaleşnikof mermisi, 

8 adet Kaleşnikof şarjörü,

2 adet av tüfegi, 

1 adet Mısır yapımı makineli tüfek, 

3 adet el dürbünü (1’i Kanas dürbünü olabilir, 1’i sahra dürbünü), 

Bol miktarda çeşitli çaplarda mermi,

(1) adet Somtel marka elektronik kalaylı taşıt tesisat kablosu (bomba imalatında kullanılabilen yaklaşık 15 metre civarında) 

Yaklaşık 30 cm çapında sarılı vaziyette bomba imalatında kullanılabilen alüminyum alaşımlı madeni tel,

Muvazzaf Yarbay Mustafa DÖNMEZ’ in Ankaradaki ikametinden

2 Adet Kaleşnikof marka uzun namlulu silah

4 Adet Tabanca

Mustafa DÖNMEZ’in ajandasında yapılan incelemesinde tespit edilen krokiye istinaden Ankara Yenikent’te 12.01.2009 günü yapılan kazıda;

2 adet taarruz tipi el bombası

10 adet el bombası gövdesi

10 adet el bombası ateşleme mekanizması

12 adet tüfek bombası

18 adet parça dilim el bombası gövdesi

12 adet bubi tuzaklı bomba

12 adet bubi tuzaklı bombaya ait ateşleme mekanizması

9 adet göz yaşartıcı bomba

6 adet gösteri bombası

800 adet G3 mermisi  elde edilmiştir.

İbrahim ŞAHİN’ in İstanbul’ daki ikametinden

8 adet ruhsatsız tabanca,

İbrahim ŞAHİN’ in Ankara’ daki ikametinden

1 adet Glock marka ruhsatsız tabanca,

İbrahim ŞAHİN’in evinden elde edilen bir krokiye istinaden Ankara Gölbaşı ilçesinde 09.01.2009 günü yapılan kazılarda; 

2 adet lav silahı

10 adet el bombası fünye grubu

820 gram plastik patlayıcı

210 cm saniyeli fitil

8 metre infilaklı fitil

1 adet dolu el bombası gövdesi

4 adet hakem bombası

1 adet antipersonel tüfek bombası

21 adet sis bombası ve kutusu

2 adet gösteri el bombası elde edilmiştir. 


Soruşturma kapsamında şüpheli İbrahim ŞAHİN’ in ikametinde yapılan aramalarında suikast, eylem ve tedhiş planları çıkmıştır. Bu bağlamda;

· Ermeni Patriği Mesrob MUTAFYAN’a yönelik ayrıntılı fotoğraf, kroki ve açıklamaların yer aldığı “Tedhiş Planı” adı altında silahlı eylem planı, 

· Alevi-Bektaşi Federasyonu Başkanı Ali BALKIZ’a yönelik ayrıntılı açıklamaların yer aldığı “Tedhiş Planı” adı altında silahlı eylem planı,      

· Alevi-Bektaşi Federasyonu Genel Sekreteri Kazım GENÇ’e yönelik ayrıntılı açıklamaların yer aldığı “Tedhiş Planı” adı altında silahlı eylem planı,   

· Ankara ili Eryaman Ayaş yolu No:93 adresinde bulunan Optimum Alışveriş Merkezine yönelik hazırlanmış olan ayrıntılı fotoğraf, kroki ve açıklamaların yer aldığı bombalı eylem planı  ele geçirilmiştir.

Şüpheli Ibrahim Şahinden elde edilen dokümanlar, bu şüpheli ye bağlı bağlı hücre yapılanmasının,   eylemler serisi düzenleme hazırlığında olduğunu ve bu eylemlerin hazırlık aşamasının bitip uygulama aşamasına geldiğini göstermektedir. 

 Bu çerçevede, Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan çalışmalarda İbrahim ŞAHİN liderliğindeki hücre yapılanmasının ülkemizde yaşayan Ermeni asıllı vatandaşlarımıza yönelik eylem hazırlığı içerisinde olduğu ve özellikle Sivas ilinde yaşayan ve o bölgedeki Ermeni asıllı vatandaşlarımızın ruhani lideri konumunda bulunan Minas Durmaz GÜLER’ e yönelik suikast hazırlıkları yaptıkları anlaşılmışması üzerine olayı gerçekleştirecek şüpheliler el bombaları ve silahlarla birlikte yakalanmışlardır.

Diğer taraftan şüpheli İbrahim ŞAHİN’ in Ankara ilindeki ikametinde yapılan aramalarda “S-1” başlığı altında 7 Emniyet görevlisi ve 8 Askeri görevlinin isimlerinin, rütbelerinin, görev yerlerinin, doğum yeri ve doğum tarihlerinin, T.C. Kimlik numaralarının, sicillerinin ve kan gruplarının yazıldığı görülmüştür. Bu çerçevede Emniyet görevlilerinden; Emniyet Amiri Servet KAYNAK, Polis Memuru Fahri SÜSLÜ, Polis Memuru Kemalettin BAKİ, Polis Memuru Bülent GÜNGÖRDÜ, Polis Memuru Zerrar ATIK, Polis Memuru Murat ÇAVDAR ve Polis Memuru Mehmet DALAGAN ile  Askeri görevlilerden ise Üsteğmen Taylan Özgür KIRMIZI, Teğmen Emre BALTACI, Teğmen Melih YÜKSEL, Teğmen Onur ÖZDEMİR, Teğmen Cihan ARIK, Üst Çavuş İlhan BOLAYIR, Üst Çavuş Murat EKE ve Üst Çavuş Ali Oktay ŞAHBAZ ile ilgili bilgilerin mevcut olduğu anlaşılmıştır.

Ayrıca örgüte para aktardığı yönünde kuvvetli şüpheler bulunan bazı mensuplarının, örgüt stratejisi doğrultusunda hareket eden sivil toplum kuruluşlarını da eylemsel olarak harekete geçirip, legal görünümlü eylemlerle, toplum içinde bir çatışma ortamının oluşturulması için faaliyetlerini sürdürdükleri yine ele geçirilen örgütsel doküman ve devam eden teknik takip çalışmalarından anlaşılmıştır.


Gerek mahkemeye intikal eden dosya içeriği, gerekse Savcılık nezdinde devam eden soruşturma süreci, örgütün yapılanması ve eylemselliğine ilişkin yeni bulgular ortaya çıkarmıştır. Özellikle dokümanter tespitler ve adli nitelikli teknik dinlemeler, örgüt soruşturmasının daha önceki aşamalarında ulaşılan sonuçlar ile bağlantıları açısından dava dosyasına dâhil edilmesi gereken ve mahkeme tarafından delil olarak nitelendirilebilecek düzeyde öneme haiz görülmüş, örgütlü suç soruşturmasının zorunlulukları da göz önünde bulundurularak 21.01.2009 tarihinde Şüpheliler  Mustafa ÖZBEK, Ayhan ATABEK, Servet KAYNAK, Fahri SÜSLÜ, Bülenk GÜNGÖRDÜ, Zerrar ATİK, Kenan TEMUR, Murat ÇAVDAR, Kemalettin BALCI, Mehmet DALAGAN, Muhterem BAĞCI, Onur ÖZDEMİR, Cihan ARIK, Emre BALTACI, Melih YÜKSEL, Murat EKE, İlhan BOLAYIR, Oktay ŞAHBAZ Erhan GÖKSEL Hüseyin ÇOBAN, Fatih Kağan ULU, Süleyman ERDİNÇ, Muharrem ASLIYÜCE, Mecit HAZIR, Pevrul KAVLAK ve Ünal İNANÇ a ait işyeri ve ikametlerinde yapılan aramalarda çok sayıda yazılı doküman ve elektronik malzeme, 4 adet tabanca, 3 adet tüfek, 3 adet şarjör, 5 adet av tüfeği, 884 adet fişek, 12 adet kovan,  3168 adet CD/DVD, 173 adet disket, 172 adet bilgisayar, 24 adet flash disk, 35 adet hafıza kartı, 343 adet videokaseti, 15 adet teyp kaseti, 57 adet ajanda, 5 adet telefon fihristi ve çok sayıda GİZLİ İBARELİ doküman elde edilmiştir olup bu şüpheliler hakkındaki soruşturmada ayrılan soruşturma evrakında devam etmektedir.

ERGENEKON YAPILANMASI NEDEN BİR TERÖR ÖRGÜTÜDÜR

Çeşitli kişilerin bir araya getirerek meydana getirdikleri bir örgütlenmenin Türk Ceza Hukuku uygulaması bakımından terör örgütü ve bir kimsenin de terör suçlusu sayılabilmesi için; 3713 sayılı Terörle Mücadele Kanununda,  Türk Ceza Kanununda ve yargısal içtihatlarda gösterilen unsurların bu örgütlenmede ve kişilerde bulunması gerekli ve zorunludur.

3713 sayılı Terörle Mücadele Kanununda bunun için aranan ölçüler kanunun 1. maddesinde ayrıntılı olarak gösterilmiştir. Buna göre;

Örgütlenmenin cebir ve şiddet kullanarak, korkutma, yıldırma, sindirme veya tehdit yöntemlerinden birini kullanmayı benimsemiş olmalıdır.

Yine örgütlenmenin Anayasamızda belirtilen Cumhuriyetin niteliklerini, siyasal, hukuksal,  sosyal, laik, ekonomik düzeni değiştirmeyi, Devletin ülkesi ve milletiyle bölünmez bütünlüğünü bozmayı, Türk Devletinin ve Cumhuriyetin varlığını tehlikeye düşürmeyi, Devlet otoritesini zaafa uğratmayı veya yıkmayı veya ele geçirmeyi, temel hak ve hürriyetleri yok etmeyi, Devletin iç ve dış güvenliğini, kamu düzenini veya genel sağlığı bozmayı amaçlamış olmalıdır. Örgütlenmenin sayılan bu hedeflerin bir ya da bir kaçını da amaçlamış olması mümkündür.

Örgütlenmedeki üye sayısı en az 3 kişi olmalıdır.

Aynı Kanunun 3. ve 4 maddelerinde doğrudan terör suçları ile terör amacıyla işlendiğinde terör suçu sayılan suçlar gösterilmiştir.

Yine uygulamanın son derece haklı olarak “Silahlı Terör Örgütü” diye kabul ettiği “Silahlı Örgüt”ün düzenlendiği 5237 sayılı TCK.nun 314. maddesi ile bu maddenin gönderme yaptığı 5237 sayılı TCK.nun 220. maddesinde oldukça ayrıntılı ölçütler getirilmiş bulunmaktadır.

Bu maddeler ile getirilen silahlı terör örgütüne ilişkin düzenlemelere bakıldığında, bu örgütlenme sadece Devletin Güvenliğine ve Anayasal Düzenine karşı işlenecek suçlar bakımından kurulabilecektir. Bu suçlar 5237 sayılı TCK nun 302 ve 316. Maddeleri arasında düzenlenen suçlardır.

Bu örgütlenme mutlaka silahlı ve en az 3 kişiden oluşmalıdır. Örgütlenmede hiyerarşik bir yapı, süreklilik arz eden bir sistem bulunmalı ve örgütlenme amaçladığı suçu işlemek için araç gereç bakımından elverişli vasıtalara sahip olmalıdır.

Soruşturma kapsamında ele geçirilen temel ve tali örgütsel dokümanlar, tanık beyanları, aramalarda elde edilen ipuçlarından yola çıkılarak ele geçirilen silah, mühimmat, eylem planları, devletin ve uluslararası kuruluşların en iyi korunan mahallerinden çıkarıldığı anlaşılan ve gizli kalması gereken belgeler diğer delillerle birlikte bir bütün olarak incelenip, yukarıda gösterilen ölçüler göz önüne alınarak Ergenekon Terör Örgütünün değerlendirilmesi isabetli olacaktır.

Soruşturma kapsamında ortaya çıkarılabilen şekliyle bir örgütlenmenin mevcut olduğu tartışılamaz açıklıkta bir olgudur. Vahamet arz eden eylemleri bir yana bırakılsa görmezden gelinse bile ele geçirilen temel dokümanlarına göre örgüt, hedeflerine ulaşmak için cebir ve şiddet kullanarak; korkutma, yıldırma, sindirme veya tehdit yöntemlerinin sadece birini değil hepsini benimsemektedir. 

Anayasamızda belirtilen Cumhuriyetimizin temel niteliklerini yorumlamak, bunların uygulanmasını sağlamak ve takip etmek, Cumhuriyetimizin düzenini korumak gibi işlevler Anayasal bir görev olarak meşru devlet organlarına aittir. Anayasamızın açık ve herkes tarafından anlaşılabilecek düzenlemelerine karşın örgüt bu organları yok saymakta, Cumhuriyetin niteliklerine Anayasal tanım ve anlayış dışında örgütün illegal amaçlarına meşruiyet sağlama yönünde gayrı meşru yaklaşımlar getirmektedir. Oluşturduğu paravan doktrin doğrultusunda, bu yaklaşımların doğurduğu illegal sonuçları korumak için,  benimsemiş bulunduğu terör yöntemlerini kullanmaktadır. 

Soruşturma kapsamında şüphelilerin ev ve işyerlerindeki aramalarda ele geçirilen devletin arşivlerinde olması ve çok gizli kalması gereken aralarında iç ve dış güvenliğimize ait evrakın da bulunduğu binlerce sayfalık belgeler, kamu görevlilerinden TSK mensuplarına, işadamlarından siyasetçilere hatta Yüksek Yargı mensuplarına kadar toplumdaki her kesimden insanın özel hayatına ilişkin gizli kalması gereken bilgileri ihtiva eden ve ancak oluşturulacak özel donanımlı ekipler tarafından yapılabilecek istihbari çalışmalar, fişlemeler, en üst düzeyde korunması gereken üst düzey devlet adamlarının koruma planları ve evlerinin krokileri, ele geçirilen kamu düzenini ve toplumsal barışı bozmaya yönelik olarak vatandaşların kalabalık biçimde birlikte bulundukları alışveriş merkezleri ve üst geçitlere ilişkin eylem planları düşünüldüğünde, örgütün Devlet otoritesini zaafa uğratılması veya yıkılması veya ele geçirilmesi, temel hak ve hürriyetlerin yok edilmesinin amaçlanmasının, iç ve dış güvenliğimiz bakımından ne derece büyük bir tehdit oluşturduğunu apaçık gözler önüne sermektedir.

Soruşturma kapsamında yakalanan örgüt mensuplarının sayısı nedeniyle örgüt, Kanunda gösterilen “en az 3 kişinin mevcudiyeti” koşulunu fazlasıyla taşımaktadır.

Soruşturma kapsamındaki örgüt, Terörle Mücadele Kanunu’nun 3. maddesinde gösterilen ve doğrudan terör suçları arasında bulunan 5237 sayılı TCK.nun 311. maddesinde düzenlenen Yasama Organına karşı ve 312. maddesinde gösterilen Yürütme Organına karşı suçu işlemek üzere kurulmuştur. Yine örgüt Terörle Mücadele Kanunu’nun 4. maddesinde gösterilen suçları da örgütün faaliyeti cümlesinden işlemekte, ayrıca gelecekte de işlemeyi amaçlamaktadır.

5237 sayılı TCK.nun 314. maddesinde düzenlenen silahlı terör örgütü yukarıda gösterildiği gib, maddenin TCK’nda yer aldığı kısmın 4. ve 5. bölümlerinde yazılan suçları işlemek üzere kurulabilir. Örgütün işlemeyi amaçladığı suçlar bahsedilen bu kısmın 5. Bölümünde bulunmaktadır.

Silahlı bir örgüt olduğunda kuşku bulunmayan bu örgüt çok sayıda, vahim nitelikte, illegal yollardan örgüte sağlanmış bulunan ve tabancadan uzun namlulu tüfeğe, el bombasına kadar her türlü silah ve mühimmatı örgütün amaçları doğrultusunda kullanmakta, gelecekte eylemlerinde kullanılmak üzere saklamaktadır. Silahların çeşitliliği, miktarları ve arz ettiği vahamet ile sağlanma şekilleri örgütün Yasama organını ve Yürütme organını cebren ortadan kaldırarak veya çalışamaz duruma getirerek Terörle Mücadele Kanununun 1. Maddesinde belirtilen “Devlet otoritesini zaafa uğratmayı veya yıkmak veya ele geçirmek” hedefini gerçekleştirmek bakımından ne kadar kararlı ve yeterli olduğunu göstermektedir.

Temel dokümanlarında belirtildiği gibi örgüt, oluşturulan hiyerarşik yapı iş bölümüne ve uzmanlığa dayalı olarak süreklilik gösteren bir sisteme kavuşturulmuştur.

Türkiye Cumhuriyeti, bölünmez ülkesi ve yıkılmaz devleti ile, bölücü ve yıkıcı terör diye adlandırılan iki ana terör koluna karşı kararlı ve başarılı bir mücadele vermektedir. Mücadele sürecinde terörün ortaya çıkış şekline göre beliren terör örgütü kalıplarının sınırları belirginleşmiş ve bunlarla mücadelede eşsiz bir uzmanlık sağlanmıştır. Ancak Ergenekon Terör Örgütü hem amaçları doğrultusunda doğrudan ya da paravan ve taşeron yapılarla faaliyetlerine devam etmiş hem de bilinen terör örgütü kalıpları içerisine girmekten kaçınmıştır. Böylece Devletin terörle mücadeledeki sarsılmaz kararlılığını icra eden güvenlik görevlileriyle karşılaşmaktan fevkalade sakınarak, varlığının fark edildiği durumlarda da her türlü dezenformasyon yöntemlerini kullanarak gizlenmesini bilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün anlaşılıp kavranabilmesi için bölücü ve yıkıcı diye adlandırılan terör örgütlerinden farklı olarak ele alınmalı ve değerlendirilmelidir. Ergenekon Terör Örgütü bilinen dini motifli veya Marksist Leninist metotları benimsemiş terör örgütlerinden ideolojik olarak farklı bir yapı olarak ortaya çıkmaktadır. Bu yapı temelde, Cumhuriyetimizin temel niteliklerinin örgütün amaçları doğrultusunda istismarına, örgütün amaçları doğrultusunda netice vermeyen demokratik tercihlerin gayrı meşru sayılmasına ve sonuçlarına karşı açık veya örtülü cebri mücadele verilmesine dayalıdır. Örgütün üye profilinin çeşitliliği, ancak örgütün amaçları dikkate alındığında anlaşılabilir. Amaç Yasama ve Yürütme organlarının cebren ortadan kaldırılması veya çalışamaz duruma getirilmesi olduğunda, itiyadi suçluların, esrar kullanıcılarının, mafya mensuplarının, gazetecilerin, devletin emekli ya da halen görevde olan memurlarının, benzemez, benzetilemez ve normal koşullarda bir araya gelmez kimlikteki başka kişilerin örgütün amaçları doğrultusunda iş bölümü ve  hiyerarşi  içerisinde bir örgüt yapısı etrafında bir arada tutulmaları zorunlu olmaktadır. Bu bağlamda Cumhuriyet Gazetesine bomba atılması ya da Danıştaya yapılan menfur saldırı örnekleri ele alındığında, soruşturma kapsamında ortaya çıkan verilerden hareketle; bu eylemlerin yapılması, kamuoyunun örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirilmesi, eylemden hemen sonra yapılan ve yaptırılan acil ve olgusal gerçekliğe uygun olmayan açıklamalar ve benzeri tüm faaliyetler örgütün amacına ulaşabilmek için sahip olması gereken üye profilinin bilinen terör örgütlerinin üye profilinden farklı olması gerektiğini ortaya koymaktadır. Ayrıca bir kısım örgüt mensuplarının kılık ve kıyafetlerini değiştirerek İstanbul’daki bazı dini gruplara örgütün amaçları doğrultusunda sızmaları, bir kısım örgüt mensuplarının da Ankara’da Hizb-ut Tahrir örgütüne sızmaları bilinen terör yöntemleriyle açıklanamayacaktır. Bu nedenlerle Ergenekon Terör Örgütünü ülkemizde bu güne kadar ortaya çıkarılmış terör örgütlerine bakarak değerlendirmeye çalışmak sığ ve sonuçsuz bir çabadan öteye geçemeyecektir.

Soruşturma sonucunda bir kısmı ortaya çıkarılan Ergenekon Terör Örgütünün, gerçekleştirdiği bir eylemden sonra ankesörlü telefondan gazeteleri arayıp eylemi üstlenmesi ya da elinde kaleşnikofla kırlardan kentlere yürümek isteyen duygusal devrimcilerden oluşan kadrolara sahip olmasını beklemek Devletimizin karşı karşıya olduğu tehlikeyi algılayamamış olmakla eş değerdedir. 

Yukarıda gösterilen ölçüler ve bu ölçüler bakımından yapılan değerlendirmelere göre; Ergenekon Terör Örgütü Terörle Mücadele Kanunu ve 5237 sayılı TCK hükümlerine göre silahlı bir terör örgütüdür. Bunun doğal sonucu olarak ta bu örgütün mensupları hem mensubiyetleri bakımından hem de mensubu bulundukları örgütün işlemeyi amaçladığı suçlar bakımından terör suçlusudurlar.
GİZLİ YAPILANMA  VE  ÖRGÜTSEL İRTİBATLAR


Yapılan operasyonlarda şüphelilerden bir çok örgütsel dokümanın ve gizli belgenin ele geçirildiği ,bu belgelerin içeriğinde, örgüt içi yazışmalar ,örgütün hiyerarşik yapısına sunulan arz yazıları ,birçok kamu kuruluşunda görevli üst düzey bürokrat , valiler, hakim –savcılar, kaymakamlar, maliye müfettişleri, hastanelerde görev yapan personel ve  cami imamlarına kadar kişilerin dini inanış ve özel hayatlarına ilişkin kaydedilen verilerin ,örgütsel yazışma ve gizli raporların bulunduğu, teknik incelemeler sonucu bu yazı ve raporların büyük bir kısmının Türk Silahlı Kuvvetlerine ait bilgisayarlarda  yazıldıklarının tespit edildiği, ancak, bu belgelerin Türk Silahlı Kuvvetleri kayıtlarına aktarılmamasının ,yapılan çalışmaların ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaç ve faaliyetleri doğrultusunda o kurumda görev yapan bazı kişilerce hazırlandığı sonucunu  ortaya koyduğu anlaşılmıştır. 

         Devletin güvenliği, iç veya dış siyasal yararları bakımından niteliği itibarıyla gizli kalması gereken bilgilerden ;

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’da  (436) Dörtyüzotuzaltı adet belgenin olduğu. 

Yetkili makamların kanunu ve düzenleyici işlemlere göre açıklanması yasakladığı ve niteliği bakımından gizli kalması gereken bilgilerden olan;

Mehmet Şener ERUYGUR isimli şahıstan, (5) Beş adet belgenin olduğu.Mustafa Ali BALBAY isimli şahısta, (16) Onaltı adet belgenin olduğu.Savcılığa ihbarla gelen CD içerisin de, (2) İki adet belgenin olduğu.Yazışma usul ve esaslarına göre “GİZLİ” gizlilik derecesi verilmekle beraber niteliği bakımından gizli kalması bugün itibariyle zorunlu olmayan bilgilerden olan;Ahmet Hurşit TOLON isimli şahıstan, (129) Yüzyirmidokuz adet belgenin olduğu.Mehmet Şener ERUYGUR isimli şahıstan, (8) Sekiz adet belgenin olduğu.

Mustafa Ali BALBAY isimli şahısta, (3) Üç adet belgenin olduğu.Milli Güvenlik Kurulu toplantı Tutanakları ve Milli Güvenlik Kurulu Sekreterlince hazırlanan “GİZLİ” belgelerden olan;Mehmet Şener ERUYGUR isimli şahıstan, (13) Onüç adet belgenin olduğu. 

Ahmet Hurşit TOLON isimli şahıstan, (9) Dokuz adet belgenin olduğu anlaşılmıştır.

Şüphelilerden elde edilen gizli bilgi ve dokümanlar Genelkurmay Başkanlığı  Askeri Savcılığı’na gönderilmiş olup,alınan 14.08.2008 tarihli cevabi yazıda ;"Kopya-CD-03 Hurşit Tolon-ÇAYYOLU İnceleme ve Araştırma Yazıları"ibareli CD içinde yer alan dosyalardan EK-A'da belirtilen;6 sıra numaralı dosya içindeki belgenin"Yazışma usûl ve esaslarına göre "GİZLİ" gizlilik derecesi verilmekle beraber niteliği bakımından gizli kalmasının bugün itibariyle zorunlu olmadığı değerlendirilen" belgelerden olduğu,  "Kopya-CD-05  Hurşit Tolon-ÇAYYOLU  Konuşma  Metinleri"  ibareli CD içinde yer alan dosyalardan EK-A'da belirtilen 9 sıra numaralı dosya içindeki belgelerin; "TSK iç mevzuatına göre düzenlenen Gizli/Önemli olmayan bilgi ve belgeler" olduğu,

 "Kopya-CD-04 Hurşit Tolon-özel dosyalar/sağlık/Özel Yazılar Takip edilen

yazılar/Şiirler Veciz Sözler" ibareli CD içinde yer alan dosyalardan EK-A'da belirtilen;

11 sıra numaralı dosya içindeki "TMR Başkanlığının "Genişletilmiş Avrupa ve Büyük Ortadoğu" konulu ve "Hizmete Özel" gizlilik dereceli yazının"TSK iç mevzuatına göre düzenlenen Gizli/Önemli olmayan bilgi ve belgeler" den olduğu,

"CD-06 Hurşit TOLON-ÇAYYOLU Haftalık ve Aylık Faaliyet Programları ve Ordu Komutanı ziyarete gelen ziyaretçi listesi" İbareli CD içinde yer alan dosyalardan EK-A'da belirtilen; 13 sıra numaralı dosya içindeki belgelerin TSK'ya ait olmadığı ,

"CD-08  Hurşit TOLON-ÇAYYOLU ARAŞTIRMA YAZILARI"  ibareli  CD

içinde yer alan dosyalardan EK-A'da belirtilen;

 (a)
14, 15 ve 17 sıra numaralı dosyalar içindeki belgelerin "TSK iç mevzuatına göre düzenlenen Gizli/Önemli olmayan bilgi ve belgeler" olduğu,

 (b)
16 sıra numaralı dosya içindeki belgeye mevcut kayıtlarda rastlanılmadığı,


"Kopya-CD-06 Hurşit Tolon-ÇAYYOLU Haftalık ve Aylık Faaliyet

Programları ziyaretçi listesi" İbareli CD içinde yer alan ve EK-A'da belirtilen; 18 sıra numaralı

dosya içindeki belgeler "TSK iç mevzuatına göre düzenlenen Gizli/Önemli olmayan bilgi ve

belgeler" kapsamında olduğu, 


"Hurşit Tolon-TÜRKİYE VE KIBRIS İLE İLGİLİ BELGELER MAKALELER

MEKTUPLAR VE GAZETE KUPÜRLERİ CD-14" ibareli CD içinde yer alan dosyalardan EK-A'da belirtilen;

      (a)
19 sıra numaralı dosya içindeki belgenin TSK'ya ait olmadığı ,

       (b)20 sıra numaralı dosya içindeki belgenin "Yazışma usûl ve esaslarına göre "GİZLİ" gizlilik derecesi verilmekle beraber niteliği bakımından gizli kalmasının bugün itibariyle zorunlu olmadığı değerlendirilen" belgelerden olduğu,.

"EGE ORDU KOM.LIĞINCA HAZIRLANMIŞ ANDİÇLAR - Ahmet Hurşit Tolon- CD-11" ibareli CD içinde yer alan dosyalardan EK-A'da belirtilen;

       (a)
21, 31, 34 ve 36 sıra numaralı dosyalar içinde bulunan belgelerin TSK'ya ait olmadığı ,

       (b) 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29 ve 35 sıra numaralı dosyalar içinde bulunan belgenin"Yazışma usûl ve esaslarına göre "GİZLİ" gizlilik derecesi verilmekle beraber niteliği bakımından gizli kalmasının bugün itibariyle zorunlu olmadığı değerlendirilen" belgelerden olduğu,

       (c)
30, 32 ve 33 sıra numaralı dosyalar içinde bulunan belgeler in ise "TSK iç mevzuatına göre düzenlenen Gizli/Önemli olmayan bilgi ve belgeler" den olduğu,

          "Kopya-CD-01 Hurşit Tolon-ÇAYYOLU Ülkemiz ve Kıbrıs ile ilgili Basında

Yer Alan Gazete Haberleri ve Gelen Belgeler"ibareli CD içinde yer alan dosyalardan EK- A'da belirtilen;

      (a)
38, 39 ve 41 sıra numaralı dosyalar içinde bulunan belgelerin TSK'ya ait olmadığı ,

      (b)
37 ve 40 sıra numaralı dosyalar içinde bulunan belgeler in ise "TSK iç mevzuatına göre düzenlenen Gizli/Önemli olmayan bilgi ve belgeler" kapsamında olduğu,

Savcılığa Posta ile Gelen İhbar Mektubu Ekindeki "DECODISC" ibareli CDiçinde yer alan dosyalardan EK-A'da belirtilen;

      (a) 42, 43, 44, 49, 51, 52, 53, 55, 56, 58, 59 ve 60 sıra numaralı dosyalar içinde bulunan belgelerin TSK'ya ait olmadığı ,

      (b) 45 sıra numaralı dosya içinde bulunan belgenin "Devletin güvenliği, iç veya dış siyasal yararları bakımından niteliği itibarıyla gizli kalması gereken bilgiler" kapsamında olduğu ,

      (c)
48 ve 50 sıra numaralı dosyalar içinde bulunan belgelerin "Yetkili makamlarınkanun ve düzenleyici işlemlere göre açıklanmasını yasakladığı ve niteliği bakımından gizli kalması gereken bilgilerden" bulunduğu,

      (ç) 46, 47 ve 54 sıra numaralı dosya içindeki belgeye mevcut kayıtlarda rastlanılmadığı,


"İMAJ-CD ve DOKÜMANLAR" ibareli DVD içinde bulunan ve ağırlıklı olarak (E) Org. Ahmet Hurşit TOLON, (E) Org.M.Şener ERUYGUR, (E) Alb.Hasan Atilla UĞUR ve Mustafa Ali BALBAY isimli kişilerle ilişkili dosyalardaki tüm bilgi ve belgelerin incelenmesinde,

     (1)
45 adet belgenin "Devletin güvenliği, iç veya dış siyasal yararları bakımından niteliği itibarıyla gizli kalması gereken bilgiler" den olduğu,

     (2)
13 adet belgenin içeriği İtibariyle, "Yetkili makamların kanun ve düzenleyici işlemlere göre açıklanmasını yasakladığı ve niteliği bakımından gizli kalması gereken bilgilerden" olduğu,

    (3)
18 adet belgenin "Yazışma usûl ve esaslarına göre "GİZLİ" gizlilik derecesi verilmekle beraber niteliği bakımından gizli kalmasının bugün İtibariyle zorunlu olmayan"belgelerden olduğu,,

    (4)
43 adet belgenin "Türk Silahlı Kuvvetleri iç mevzuatına göre düzenlenen Gizli/Önemli olmayan bilgi ve belgelerden" olduğu,

    (5)
86 adet belgeye mevcut kayıtlarda rastlanılmadığı,

    (6)
145 adet belgenin ise Türk Silahlı Kuvvetlerine ait olmadığı ,

          Belirtilmiştir.

      Raporun  sonuç kısmında;

      a)
Söz konusu çizelgelerde; "Türk Silahlı Kuvvetlerine ait değildir" ve "mevcut kayıtlarda rastlanılmamıştır" ibaresi bulunan belgelerden bazılarının, askeri belgelerin yazım teknikleri taklit edilerek oluşturulduğu, bilgisayar ortamında bulunan bazı dosyaların bilgisayar özellikleri değiştirilerek, Türk Silahlı Kuvvetlerine ait bir bilgisayarda yazılmış gibi gösterildiği, dosyalara ait teknik özelliklerin kurgulanmak suretiyle üzerlerinde değişiklikler yapılmış olabileceği, bazı belgelerin ise geçmişte bilgisayar ortamında yapılmış taslak çalışmalar olabileceği” ,

     b)
İncelenen belgeler içinde Türk Silahlı Kuvvetlerine ait ve niteliği bakımından "Devletin güvenliği, iç veya dış siyasal yararları bakımından niteliği itibarıyla gizli kalması gereken bilgiler"  ile "Yetkili makamların kanun ve düzenleyici işlemlere göre açıklanmasını yasakladığı ve niteliği bakımından gizli kalması gereken bilgiler" kapsamında belgelerin olduğunun tespit edildiği,bu belgelerin şüphelilerin eline nasıl geçtiğinin belirlenemediği ,

 Yönündeki tespitlere  yer verilmiştir, 

 Bahse konu raporun sonuç kısmında ; "Türk Silahlı Kuvvetlerine ait değildir" ve "mevcut kayıtlarda rastlanılmamıştır" ibaresi bulunan belgelerden bazılarının, “askeri belgelerin yazım teknikleri taklit edilerek oluşturulduğu, bilgisayar ortamında bulunan bazı dosyaların bilgisayar özellikleri değiştirilerek, Türk Silahlı Kuvvetlerine ait bir bilgisayarda yazılmış gibi gösterildiği, dosyalara ait teknik özelliklerin kurgulanmak suretiyle üzerlerinde değişiklikler yapılmış olabileceği, bazı belgelerin ise geçmişte bilgisayar ortamında yapılmış taslak çalışmalar olabileceği değerlendirilmektedir
.” şeklinde açıklamaya yer verilmiş ise de, , üst düzey örgüt yöneticilerinin ordu komutanlığı,  Jandarma Genel Komutanlığı ve çeşitli kademelerde askeri ve istihbari görev yapan kişiler olması ,  bu şüphelilerin görevlerinde iken de bizzat ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaç ve faaliyetleri doğrultusunda yaptıkları illegal çalışmaları yine görev yaptıkları yerlerde ve birçok illegal faaliyetlerinde resmi yazışmada kullandıkları bilgisayar ve şablonlar üzerinden yazıp resmi arşivlere değil ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları doğrultusunda oluşturulan ÖZEL İSTİHBARAT ARŞİV’ine attıkları,

  Dolayısıyla, belgelerin kayıtlarda olmayan kısımlarının ,Türk Silahlı Kuvvetlerine ait olanlarla aynı yerlerde yazıldığı ve bizzat şüphelilerin görevlerinde iken yazdıkları örgütsel içerikli yazışmalar ve raporlar olduğu anlaşılmıştır.


ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN  KENDİNE ÖZGÜ YAPISI


Ordu ve kuvvet komutanlığı yapmış şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’un,emekliliğini müteakip geçmişte önemli suçlar işleyip mahkum olan hükümlü Semih Tufan GÜLALTAY  ile toplantı yapması ,ERGENEKON gizli yapılanmasının nasıl yönetildiğini toplumsal olaylarda infiale neden olan basit gibi görünen fiillerin hangi makamlardaki görevliler tarafından yönlendirildiğini çok açık ortaya koymaktadır.


Yine ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları arasında ,terör örgütü kurup yönetmek ve terör dünyasını yönlendirmek , toplumda kargaşa ve kaos ortamı oluşturmak için farklı siyasi kimlikteki kişilerin ortak hareket etmesinin sağlanması olduğu  ele geçirilen örgütsel belgelerden anlaşılmaktadır.

                Yargılaması devam eden dosyada mevcut tanık beyanlarından, Kuvayı Milliye Derneği (1919) nin Çanakkale’de katıldığı etkinlik sırasında, kendilerine göre karşı siyasi grup olarak gördükleri diğer grup arasınada tartışma çıktığı, Kuvayı Milliye Derneği (1919) üyeleri programı terk edip İstanbul’a döndükleri, iki üç gün sonra gece saat 23.00 sıralarında sanık Veli KÜÇÜK’ün derneğe geldiği ve dernekte tartıştıkları grupla alakalı  Çanakkale mitinginde Kuvayı Milliye olarak gösterilen tepkinin yanlışlığından, mitingi düzenleyen dernek ve kurumların yandaş olduklarından, birlik ve beraberlik içersinde bulunulması” gerekteiği şeklinde öğütler verdiği, dolayısıyla,her iki dernek üyelerinin birbirlerini karşıt gruptaki kişiler olarak. görmelerine karşın, ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst düzey yapılanması içinde yer alan kişilerce bilinen  gizli irtibatların olduğunu göstermektedir Mersin ve diğer illerde meydana gelen bayrak yakma olayları sonucu oluşan atmosfer ortamında ,İşçi Partisi tarafından organize edilen bayrak mitingi yürüyüşlerinin Diyarbakır da tertiplenmesi de ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN kaos ortamı oluşturmak için her yöntemi denediğini ortaya koymaktadır. Yine aynı dosyadaki delilerden, Mersinde başlayan bayrak yakma olayının,VKGB  derneği üyelerince provake edildiği belirtilmiştir.


Bilgi sahibi sıfatıyla ifadesi alınan Ohal Gaziler ve Şehit Aileleri Derneği Başkanı Müslüm ÖZTÜRK’,  Doğu PERİNÇEK’ in daveti üzerine, Bursa Dernek Başkanı Hemşire Yıldız NAMDAR ile birlikte İşçi Partisi Genel Merkezine gittiklerini, Doğu PERİNÇEK’ in yanında Vural SAVAŞ’ ı gördüklerini, kendilerine şehit ve gazi aileleri olarak partisinden milletvekili aday adayı olmalarını istediklerini, kendilerini idare edenlerin Türk olmadığını söyleyerek Musanın çocukları isimli kitabı okumalarını önerdiklerini, Cumhuriyet mitinglerinde şehit ve gazi aileleri derneği olarak yardımcı olmalarını istediklerini, etkinlikler için kendilerinden ve partilerinden faydalanabileceklerini söylediklerini, hatta bazı şehit aile derneklerinin bu söylemlere inanıp sokağa döküldüklerini, mevcut hükümeti bu şekilde çıkmaza sokmaya çalıştıklarını, bu görüşmeden sonra Yıldız NAMDAR’ ın Diyarbakır’dan bağımsız milletvekili adayı olduğunu, dernek içersinden edindiği bilgilere göre Yıldız NAMDAR’ ın finansörlüğünü Doğu PERİNÇEK’ in üstlendiğini duyduğunu, , Diyarbakır’daki derneğe Hurşit TOLON’ un girişimleriyle bir oto alındığını, parasının nasıl ve ne şekilde ödendiği konusundan bilgisinin olmadığını, otonun Bursa’dan getirildiğini, plakasının Bursa plakası olduğunu  beyan ettiği,

        Aynı konuyla alakalı olarak,PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’ın yargılandığı  davaya müdahil olarak katılan ve astsubay olan kocası PKK tarafından şehit edilen Yıldız Hemşire olarak bilinen Yıldız NAMDAR’ın beyanında; 2007 genel seçimler için Diyarbakır’dan bağımsız milletvekili adayı olduğunu, bu karardan sonra Diyarbakır’a gitmeden VKGB (Vatansever Kuvvetler Güç Birliği) başkanı Taner ÜNAL’ ın kendisini arayarak, yanında olduklarını, Diyarbakır’a gittiğinde VKGB’ nin Diyarbakır şubesinde görevli arkadaşlarının kendisine yardımcı olacaklarını, herhangi bir şeye isteği olması halinde kendisini aramasını söylediğini, kendisine VKGB’ nin Diyarbakır şube başkanı Yüksel Bey’ in telefon numarasını verdiğini, bir müddet sonra Diyarbakır’ dan Yüksel BAYRAK’ ın kendisini arayarak sonuna kadar yanındayız, Diyarbakır’a gelirken arayın bizi, sizi karşılayacağız burada sizin yanınızda olacağız dediğini, sonra seçim çalışması için Diyarbakır’a gittiğinde havaalanında bile davul zurna ile ve Türk Barakları ile karşıladıklarını, sonra VKGB’ nin Diyarbakır’ da ki derneğine götürdüklerini, orada birçok üyenin olduğunu, kendisini destekleyeceklerini ve kendisinin yanında olacaklarını söylediklerini, birlikte esnaf ziyaretleri yaptıklarını ve destek istediklerini, sonra kendisine kalacak otel ayarladıklarını, seçim süreci boyunca bu otelde kaldığını,seçim çalışmalarına başladıktan bir müddet sonra VKGB üyelerinde bir kısmının  seçim çalışmalarından çekildiklerini, onlar çekildikten sonra kendisinin bir araç ve şoför tutmak suretiyle seçim çalışmalarına devam ettiğini, bu seçim çalışmaları sırasında yalnız bırakıldığını hissettiği zamanlar olduğunu, seçim sonrası seçimi kazanamayarak tekrar görev yerine döndüğünü  beyan ettiği,

         2006 yılında Diyarbakır da Doğu PERİNÇEK tarafından düzenlenen bayrak mitingi ve yürüyüşlerin de yine VATANSEVER KUVVETLER GÜÇ BİRLİĞİ derneğinin üyelirinin de katıldığı, organize  içinde bulunan dernek başkanı Taner ÜNAL ile  Doğu PERİNÇEKin  06.06.2007 tarihinde yaptığı görüşmede  özetle ;  

TANER: Nasılsınız efendim hürmet ederim kucak dolusu sevgi ve saygılarımı sunuyorum efendim PERİNÇEK: Saygılar Taner Bey çok sağolunuz, sağolunuz iyisiniz TANER: Şimdi Diyarbakır'da ki mitinginize biz katılacağız  efendim PERİNÇEK: Güzel  TANER: Hıı işte arkadaşları da şey yaptım ben bayrakta gönderdim oraya 2 km bayrağımız var ya onu gönderdim PERİNÇEK: Çok güzel, çok güzel TANER: Bütün ilçelerde zaten biz teşkilatlanmış durumdayız Diyarbakır'da  PERİNÇEK: Güzel çok güzel TANER: Yani bütün gücümüzle destek vereceğiz hatta işte Erzincan'dan, Mardin'den  yani çevre bütün teşkilatlardan da arkadaşları aradım PERİNÇEK: Lütfen  TANER: Hepsi bütün gücüyle yanınızda olacaklar efendim PERİNÇEK: Sağolunuz, sizde mehter takımı varmış var mı öyle  bir şey TANER: Hayır yok sayın genel başkanım PERİNÇEK: O zaman başka arkadaşlarla karıştırdılar Vatan Severlerin mehter takımı diye , PERİNÇEK: Güzel çok güzel bekliyoruz bayrağınızla birlikte bekliyoruz kardeşim…. Şeklindeki görüşmeden de aralarında yasal organik bağ bulunmayan farklı iki topluluğun ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜ tarafından tek merkezden nasıl yönetildiğini göstermektedir. Yine eski dosyamızda bu konda bulunan telefon görüşmelerinde,  Taner ÜNAL’ın yaptığı görüşmede, bayrak yürüşüşü  organizasyona bazı askeri şahıslarında katılıp silahlarıyla kendilerini koruyacaklarını konuştukları anlaşılmaktadır.  


Mehmet Ali ÖZALTIN’ ın bilgi sahibi sıfatıyla emniyet de alınan ifadesinde özetle; 1993 yılından itibaren Türk Metal Sendikasının Manisa Şube Başkanlığını yaptığını, genel başkanları Mustafa ÖZBEK’ in talimatı ile SARUHANBEY federasyonunu kurduğunu, bunun için altı derneği bir araya getirdiğini, başkanlığını kendisinin yaptığını, üyelerinin çoğunluğunun sendikaya üye kişilerden oluştuğunu, İzmir ilinde yapılan Cumhuriyet mitinglerine destek olduklarını, harcamaların sendikanın imkanları ile yapıldığını, Bursa ilinde yapılan mitinge de genel merkezin talimatı ile zorunlu olarak katıldıklarını, 24.06.2007 tarihindeki bursa mitingine gittiklerinde oradaki tüm talimatları HURŞİT TOLON’ dan aldıklarını, konuşmacıların sırasını bile Hurşit TOLON’ un belirlediğini, otobüslerin parasını da baskı ile işverenden sağladıklarını, ancak toplu sözleşmelerde sorun yaşanmaması için bu isteklerine yerine getirdiklerini, İstanbul ilinden katılanlara en büyük desteği koç grubunun sağladığını, beyan etmiş olup, buradan da emekli orgeneral olan şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’ ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜ adına hem sivil toplum kuruluşlarını hem de örgütün kontrolünde olan bazı sendikaları üyeleri ve yöneticilerini yönlendirdiği gibi sonucuna ulaşılmıştır. aynı kişinin ifadesinde belirttiği, 2007 yılı Aralık ve 2008 yılı Mayıs ayı içersinde Türkiyem Topluluğu üyeleri siyasi parti kurmak için üç gün Ankara ilinde Büyük Anadolu otelinde toplantı yaptıklarını, toplantıya Hurşit TOLON, Osman ŞAHİN, Alaaddin PARMAKSIZ, Mustafa BALBAY, Profesör Dr. Yaşar HACISALİHOĞLU’nun katıldığını, bu toplantılarda mevcut hükümete karşı yeni bir hareket oluşturulması gerektiğini söylediklerini,


Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’un  ifadesinde, hiçbir siyasi oluşum içinde olmadığını beyan etmesine rağmen birçok siyasi oluşumu doğrudan yönlendirip koordine etmesi de ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarına uygun faaliyetlerde bulunduğunu göstermektedir.


Yine şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’un birçok ortamda birlikte olmak istemediğini beyan ettiği sanık Doğu PERİNÇEK için, Tape No:4299 de kayıtlı 15.03.2008 saat:10.46 da, X Şahıs / Başkent Üniv. Rektörü ile yaptığı görüşmede, “…(kapatma davası için) öbür konuda inşallah öbür konuda mutlaka hele bu aşamada çok ciddi şekilde yürümek zorunda artık efendim ama orda da bir sıkıntım var o bitane eski siyasi partinin bişeyi var …. varya birisi”  “İŞTE ESKİ SİYASİ PARTİNİN BİLMEM NESİ VAR HER ŞEYE DALAŞIYO BACAĞI SAKAT HANİ” dediği, Rektör’ün “ANLADIM ANLADIM” dediği, A. H. TOLON’un “HIH İŞTE O O. YOKSA BİZİM BÜYÜĞÜMÜZ MUHTEREM İNSAN YANİ. EVET ALLAH VAR” dediği, Rektör’ün “Ha anladım da şimdi tabi şöyle şimdi malum hep söylüyoruz ya ülke bize emanet edilmiş bu köprüden geçmek zorunda işte gele gele nereye geldik” dediği, A. H. TOLON’un “Doğru işte o köprüde köprünün bacağı demesemde tahtalarından biri o doğru yoksa bizim büyüğümüz muhterem insan yani Allah var” diyerek övgüyle bahsetmesi, köprünün bacağı olarak sanık Doğu PERİNÇEK’i göstermesi, özellikle isminden bahsetmemek için telefonda vasıflarını anlatarak gizliliğe riayet etmesi hususlarının, örgütsel irtibatın mahiyetini ve gizliliğe verilen önemi ortaya koymaktadır.

 
İşçi Partisinden elde edilen ve  iddianame yazıldıktan sonra dosyaya dijital raporların ekinde sunulan, ULUSLARARASI SUSURLUK KONFERANSI isimli metinde, Erol MÜTERCİMLER’in konferansta ERGENEKON terör örgütünü anlattığı anlaşılmaktadır. Söz konusu yazı içeriğinde,

           EROL MÜTERCİMLER’in bir süre ERGENEKON’u anlattıktan sonra,

.
 “Herkes Ergenekon'un içinde değil. Örneğin, her genelkurmay başkanı Ergenekon'un içinde yer almıyor. Burada bu topraklarda bir eylem geliştirilecekse eğer, o zaman buna uygun kişiler bunun içine alınıyor. …Herkesi bunun içine dahil etmiyorlar. Ama dahil ettikleri de daha sonra iflah olmuyor. Çünkü içine giren valisi, bunun içinde işadamları var, gazeteciler var, şu anda köşe yazarlığını işgal eden kişiler var. Ama isimlerini kullanmamaya söz verdiğim için kullanmıyorum, üstelik bunlar bizim karşımıza televizyonlarda çok temiz adamlar olarak çıkıyorlar. Bir takım gazete patronları var. Daha da önemlisi çok çok önemli iki tane işadamı var. Çok büyük sermayeli iki işadamı var ve uzun yıllar Ergenekon'u bu anlamda destekleyen kişiler. Genel çerçevesi bu. 

             Ondan sonraki süreçte, Ergenekon adını sıkça duymaya başladıktan sonra, Oramiral Kayacan'la olan iki konuşmamı aktarıp  konuşmama son vermek istiyorum. Kayacan Paşa'nın evinde çok bulundum. Onun manevi çocuğu sayılırım. Çok nedenle pek çok sırrını biliyorum. iki şey çok önemli ve bunun da bilinmesini istiyorum. Niçin öldürüldüğünün bilinmesini istiyorum. Ikinicisi de, Ergenekon hakkındaki düşüncesinin bilinmesini istiyorum. Ben şunu sordum: Siz oramiraldiniz, üstelik de ta yüzbaşılığından itibaren birliğin en güçlü subaylarından birisi, Yani sonuçta, iyi bir Laz ve iyi bir yapıcı subay. Deniz subaylarının yapıcı olması çok önemli. Çünkü sonuçta bileği kuvvetli oluyor. Bunlara rağmen, neden özellikle deniz subaylarının tasfiyesini engelleyemediniz? Bana söylediği tek bir şey oldu o da şu: "Sen, bizim güçlü olduğumuzu mu düşünüyorsun? Bizim dışımızda öyle bir örgüt vardı ki, bizim rütbemizin or olması hiç bir anlam ifade etmiyordu.” Ergenekon diye bir örgit duyup duymadığını sordum. "O örgütü ciddiye alacaksın. Çünkü her şeyi tezgahlayan örgütün adı odur.” Ancak konuşmalardan Kemal Kayacan Amiralden benim edindiğim izlenim, bu örgütün temel yapısal şemasını oda iyi bilmiyordu. Çünkü içinde yer almamış. Kemal Kayacan'ın öldürülme nedeni bana göre şu: Kemal Kayacan amiral, Ergenekon konusundaki çok fazla bilgilerini yavaş yavaş kamuoyuna çıkartmaya başlıyor. Yalnızca o değil, onunla birlikte o dönemde öldürülen üst düzey subaylara, orgenerallere bakın hepsi de bu örgütün içinde yer almamış ama Türkiye'nin kritik dönemlerinde görev almış ve bu örgütü çok iyi bilen Adnan Ersöz gibi, artık konuşabilecek duruma gelmiş olanlardı. Neden konuşacak duruma gelmiş olanlardı diyorum. Onu şundan dolayı söylüyorum. Orgeneral rütbesine gelip, o şaşa bittikten., köşenize çekiIip aradan yıllar geçtikten sonra size birşey anlatmanızı bekleyen insanların kapınızı çalmasını bekliyorsunuz. Ben yaşadığım için çok iyi biliyorum. Işte o ilgiler nedeniyle bu bilgiler aktarılmaya başlanıyordu. O aşamada tek tek öldürüldüler. Öldürülürken de, taşeron firmalar kullanıldı. şunu da altını çizerek söylüyorum, Ergenekon dediğimiz bu örgüt taşeron olarak  ülkü ocaklarını da kullanmıştır, Dev-Sol'u da kullanmıştır. Teşekkür ederim.

         EROL MÜTERCİMLER, Türkiye'de Özel Harp Dairesi ya da kontrgerilla denilen tanımda altını çizdiğim tanımda yanlışlık yapıyoruz, o nedenle hedefe gidişte hep hata yapılıyor dedim. Sayın (Ferit) İLSEVER  de, aynı hatayı sürdürdü. Tanım yanlış. Bakın, Özel Harp Dairesi Silahlı Kuvvetler içerisinde yasayla kurulmuş. Bütçesi belli, ne yapacağı belli  olan bir kurumdur. Bu kurum içinde görev alan kişiler bu yasanın dışında hareket edemezler. Ancak bizim sözünü ettiğimiz Ergenekon gibi adına ne derseniz deyin o adla anılan örgütler bu kollardan birisidir. Eylemleri yapan örgütler işte bu kollardır. Bu nedenle merkezle merkez çıkışı birbirine karıştırmayalım. Biz merkezle merkez çıkışı karıştırırsak, işte merkez sapa sağlam kaldı, bu merkezin altındaki asıl mücadele edilmesi gereken kollar yaşamlarını sürdürdü. Çünkü herkes merkezle uğraşıyor. Merkez yasal bir kurumdur. Yasal olduğu sürece hiçbir şey yapma şansınız yok. Bütçesi belli, yasası belli, ne yapacağı belli, kadroları belli. Ama kadronun içinde yer alan bazı kişiler öteki örgütlere girip çıkıyorlar. Onun için Türkiye'de kontrgerilla, gladyo ne ad verirsek verelim, bu örgütlerin ilk eylemi TKP tutuklaması değildir. Çok yanlış. Ilk eylem, Selanik'e atılan bombadır. Neden ilk eylem? Çünkü bu kurum ve kuruluşlar, önce yurtdışında bir eylemde sınanacaklar. TKP tutuklaması içerde ve henüz daha bu gücü kendinde bulup, toplu bir tutuklamaya girişecek konsept geliştirilmemiştir. Bunu ne zaman gerçekleştirdiler? 12 Mart'ta gerçekleştirdiler. Selanik'te bomba atıldı. Toplumun nasıl reaksiyon gösterdiğini gördüler. Ardından 7 Eylül olayı tezgahlandı. ilk eylemler bunlardır. Sayın Ilsever'in altını çizdiği fakat netleştirmediği bir şey var. 1990'larda şekil değişikliğine gittiler. Ergenekon örgütü dağıtıldı. Haydar Saltıkların tasfiyesinden sonra bu örgüt gücünü yitirdi, bu da bir gerçek. Ancak çok önemli yeni bir yapılanma var, Gazi Olayları. Gazi olaylarında şu denendi: Ordunun yerine polis olgusunu koyabilir miyiz? Ancak görüldü ki, Türk polis teşkilatı henüz daha bu anlamda örgütlü eylemleri yürütecek  ve sürdürecek güce sahip değil. O nedenle Gazi olaylarına devam edilmedi.” şeklindeki  beyanları yanında aynı konu hakkında yazılan ERGENEKON isimli kitap içinde şüphelinin aynı konferansta ERGENEKON örgütüyle alakalı   "bunun içinde Subaylar var, emniyetçiler var, profesörler var, gazeteciler var, iş adamları var, sıradan insanlar var ,bu gün çeteler dediğimiz bu küçük birimler varya işte bu birimler ERGENEKON un içindeki birer bölüm birer parça, adını saydığımız kişilerde ERGENEKON adı verilen bu üst örgüt tarafından kullanılan tetikçilerdir.” şeklindeki ,şüpheli Erol MÜRTERCİMLER tarafından kabul edilmiş beyanları , ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN aynı zamanda suç örgütleriyle bağlantısını ortaya koyar niteliktedir.
Bu konuda önceki iddianamenin deliller belirtilmiş olmakla birlikte, aynı konuda bu dosyada mevcut askeri şahısların örgütsel irtibatlarına bakıldığında,   hem görevli askeri şahısların hem de emekli olan askeri şahısların irtibatlarının hayatın olağan akışına uygun olmadığı görülmektedir. 

Bu cümleden olarak;

              Sami HOŞTAN ve diğer çıkar amaçlı suç örgütü liderleriyle  irtibatları önceki iddianamede anlatılmıştır. Ancak ayrıca yeni elde edilen deliller çerçevesinde, 

            Şüpheli Veli KÜÇÜK’ün görevli iken örgüt üyelerinden Sedat PEKER, Sami HOŞTAN’la, görüştüğü tanık beyanlarıyla sabit olup ,ayrıca birçok suç örgütü lideri ve mafya olarak adlandırılan kişilerle irtibatları Susurluk raporu olarak adlandırılan rapor içerisinde de belirtilmiştir. Veli KÜÇÜK’ün aynı kişilerle emekli olduktan sonra da görüşmeler yaptığı dosyadaki telefon görüşmeleri, beyanlar ve delilerden anlaşılmıştır. Hatta Veli KÜÇÜK’ün Sedat PEKER vasıtasıyla yurt dışındaki bir çok örgütlenme ve diğer faaliyetlerini organize ettiği tespit edilmiştir. 

Şüpheli Veli KÜÇÜK’ün gazi mahallesi olaylarında kahve tarama eylemini gerçekleştirdiği iddia edilen şüpheli Osman GÜRBÜZ le de eski yıllardan beri görüştüğü, bu konudaki tanık beyanlarında Habil Küçük isimli emekli generali bizzat Veli KÜÇÜK’ün getirip  Osman GÜRBÜZ le tanıştırıp ortak güvenlik şirketi kurdurttuğu,

Aynı kişi ile ortak olduğu dönemde Beyoğlu’nda ki ofislerinde yapılan arama sonucunda birçok silah ve mühimmatın ele geçirildiği, Osman GÜRBÜZ ün bu sırada kendini aşağı atarak kaçmaya çalışırken belini kırdığı dosyada mevcut evraktan anlaşılmıştır. 

           Emekli albay olan şüpheli Arif DOĞAN beyanında , JİTEM’ İ 1987 YILINDA İSTİHBARAT DAİRE BAŞKANLIĞI’ NA BAĞLI OLARAK KURDUĞUNU, Veli KÜÇÜK’ ü tanıdığını, zira 1990 yılında Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı görevini Veli KÜÇÜK’ e devrettiğini ,Sedat Peker’ i tanıdığını, 1984-1985 yıllarında tanıştığını, kendisi ile ağabey, kardeş gibi görüşmeleri olduğunu beyan ettiği ve dosyada mevcut Sedat PEKER ile çok eski yıllara dayanan irtibatlarının halen devam ettiği anlaşılmaktadır. 
Tape :1177  21.07.2004 tarihinde Ayrıca Sedat PEKERin Güler KÖMÜRCÜ  ile görüşmesinde “Şuan bu ülkede kaosa ihtiyaç yok.” “Ben zaten böyle bi tip bişeylerin içersinde zaten bulunmam. O da yapalım derken böyle yuvarlak ortada bırakmıştı hani. Şöyle yapmak böyle yapmak lazım filan diye.” .” “Şimdi napıcaz yani. Onu soruyorum. Bide bunlar cahil. Bide tutar bi kahve mahve tarattırırlar. Bi iki genç çocuğun eline verip.” dediği, Güler’in “Yok canım yapmazlar öyle şeyler. Bunlar 40 kişiler aman yani hiç zannetmiyorum. Böyle yollara sapacaklarını umut etmiyorum. O tür illegal şeylere sapmazlar.” dediği, Sedat’ın “…On sene evvelinde olan olayların içinde Güler aklı başında insanlar vardı. Devlet kararı, Hükümet kararı vardı.” Şeklindeki görüşmelerden,  kendini hep devletin tek sahibi olarak gören  ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN illegal kararlar aldığı ve  kendi hakimiyetini sürdürmek için irtibatta olduğu illegal kişileri bu tür eylemlerin içine sürükledikleri anlaşılmaktadır. Aynı görüşme içinde devletin istihbarat ve güvenlik  birimlerinin önemli kademelerinde görev yapan Yavuz Ataç ile  Veli KÜÇÜK’ün ve susurluk davasından mahkum olan Korkut Eken’in aralarındaki anlaşmazlıklardan o tarihlerde çok genç olan Sedat PEKER gibi birinin aracılık yapıp bu kişileri birleştirmeye çalışmasından , devlette üst düzeyde farklı birimlerde görevli  bu üç şahsın Sedat PEKER le irtibatta oldukları anlaşılmaktadır. Bu sıra dışı irtibatlar, ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN dokümanları arasında yer alan MAFİANIN Yeniden Yapılanmasının(reorganizasyonu) nasıl uygulamaya konulduğu ortaya koymaktadır.

Şüpheli  Osman GÜRBÜZ ün,  2002 yılında Necip HABLEMİTOĞLU nun öldürülmesi işini Veli KÜÇÜK’ün huzurunda gizli tanık 9 a teklif ettiği ,tanığın kabul etmemesi sebebiyle şüpheli Veli KÜÇÜK’ün Osman Gürbüz’e hitaben “bu iş yine sana kaldı”dediği, aradan geçen zaman sonucunda şüpheli Osman GÜRBÜZ ün aynı tanığı Necip HABLEMİTOĞLU nun paralarını kumar masalarında bitirdik diyerek kendisinin bu cinayeti işlediğini itiraf ettiği, bu husustaki evrakın tefrik edilerek Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı ‘na gönderildiği anlaşılmıştır.

                  Gizli Tanık Kıskaç 30.11.2008 tarihli beyanında;

...Osman GÜRBÜZ’ün Veli KÜÇÜK’ün adamı olduğunu, 2003 yılında Osman GÜRBÜZ isimli şahıstan tehdit telefonları almaya başladığını, bu şahsın HACI lakabını kullandığını, Genelkurmay eski başkanı Doğan GÜREŞ’in Hasdal Kışlası’nda zehirlenmeye çalışılması olayı sonrası emekli edilen Tuğgeneral Habil KÜÇÜK ile Taksim Sıraselviler’de ortak bir büro açtığını öğrendiğini, Osman GÜRBÜZ’ü Habil KÜÇÜK ile Veli KÜÇÜK’ün tanıştırdığını, Osman GÜRBÜZ’ün polisle çatışmaya girerek bir polis memurunun şehit edilmesi eylemini gerçekleştirdiğini öğrendiğini, Osman GÜRBÜZ’ün bürosuna o dönem Korkut EKEN, Veli KÜÇÜK, Ziya BANDIRMALIOĞLU, Kürşat YILMAZ ve Sedat PEKER’in de gelip gittiği,yönündeki beyanlarında,bu örgütlerin bir merkezden yönetildiği ortaya koymaktadır.

Ayrıca Necip HABLEMİTOĞLU nun bir seneye kalmadan öldürüleceği tutuklu sanık Habip Ümit SAYIN’ın bilgisayarlarında yapılan dijital incelemelerde bulunan email yazışmalarından anlaşıldığı, aynı yazışmalar içinde Necip HABLEMİTOĞLU nun örgüt üyelerince çok sevilmediği tehlikeli kişilerle ilişkilerde bulunduğu mit müsteşarlığına adının geçtiği ve sakıncalı hareketler yaptığı belirtilerek bir seneye kalmadan öldürüleceği belirtilmiş ve öldürmüştür. Ancak failleri bugüne kadar bulunamadığı gibi fail olarak adı geçen İbrahim ÇİFTÇİNİN ‘de bu hususta şüpheli olarak ifadesi alındıktan sonra herhangi bir dava açılmadan 2.10.2006 tarihinde iki adet el bombasıyla öldürülmesi ve bu bombaların tutuklu sanık Oktay YILDIRIM dan elde edilen bombalarla benzerlik göstermesi de örgütsel ilişkilerin boyutlarını göstermektedir.

Şüpheli Veli KÜÇÜK’ün ERGENEKON terör örgütünce alınan kararlara istinaden siyaset dünyasının yönlendirilmesinde  Sedat PEKERe görev verdiği bu konuda yapılan telefon görüşmelerindeki  geçen isimlerle Cumhuriyet Çalışma Grubunda alınan kararların tarih ve kişiler bazında paralellik gösterdiği anlaşılmaktadır.

Suç örgütü kurup yönetmek suçundan mahkumiyet cezası bulunan Sedat PEKER in yapmış olduğu telefon görüşmesinden de açıkça anlaşılmaktadır. Yine aynı dosyadaki görüşmelerde Sedat PEKER’in şüpheli Güler KÖMÜRCÜ ile  yaptıkları görüşmede: gizli toplantıda ülkede karışıklık çıkarma kararının alındığı bu aşamada olayın basında yer alması üzerine Sedat PEKER nin şu an kaosa ihtiyaç yok ülkenin durumu iyiye gidiyor şeklinde görüşmeler yaptıkları bu görüşmeleri Sedat PEKER in bir çok şahısla tekrarladığı, bunu da muhtemelen telefonlarının dinlendiğini bildiği için dezenformasyon amaçlı olarak yaptığı anlaşılmaktadır.

Tutuklu sanık Fikri KARADAĞ görevde iken hem Sedat PEKER hem de Semih Tufan GÜLALTAY ile irtibatta olduğu, hatta Almanya’da uyuşturucu parası yüzünden öldürülen Ertuğrul Yılmaz’ın cenaze törenine resmi üniformasıyla katıldığı, buna ilişkin fotoğrafların bulunduğu,aynı tutuklu sanığın emeklilik döneminde de bu kişilerle irtibata geçtiği, bazı gazeteciler ve milletvekillerine suikast yaptırılması amacıyla tutuklu sanık Muhammed Yüce ile irtibata geçtiği ve hakkında adam öldürmekten yakalama kararı bulunan Selim AKKURT’ u bu iş için görevlendirdikleri anlaşılmıştır. Emekli Kıdemli Albay Fikri KARADAĞ’ ın emekliliği döneminde kurulmasına öncülük ettiği Kuvayı Milliye Derneği (1919) nin çatısı altında tüm bu işlemleri yaptığı ,bu dernekte uyuşturucu içiminden adam kaldırılıp dernekte dövülmesine kadar her türlü illegal işlerin yapıldığı,bu derneklerinde yine ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN faaliyetleri doğrultusunda kurulan Cumhuriyetçi Çalışma Grubu kararları sonucu birçok ulusal isimli derneğin faaliyete geçirilip örgütlenmede araç olarak kullanıldığı,birçok dernek üyesine illegal olarak askeri rütbelerin verildiği, şüpheliler kendi aralarındaki konuşmalarında dahi bu rütbeleri kullandıkları belirlenmiştir. 

Bursa Cumhuriyet Başsavcılığınca yakalanan şüpheli Yüksel DİLSİZ beyanlarında, kendisinin sivil bir kişi olmasına rağmen Jandarma İstihbarat başkanı olarak görev yapan    şüpheli Levent ERSÖZ ün kendisine askeri rütbe verdiğini ve kendisinin de bu rütbeyi birçok kişiyle görüşürken kullandığını, kendisini binbaşı olarak tanıttığını, bu yolla birçok milletvekilini fişleyip gizli görüntülerini yasadışı olarak kaydettiği beyanlarından anlaşılmıştır.

Yine tutuklu sanık Fikri KARADAĞın  Tape : 56  01.07.2004 tarihinde  Hüseyin NALBANTOĞLU ile görüşmesinde özetle;  Hüseyin’in “Ben Hüseyin NALBANTOĞLU. Atilla Beyin yanından ben.” “Komutanım saygılar ellerinizden öpüyorum.” diyerek kendisini tanıttığı, Fikri’nin “Bir arayıp sorayım dedim. Ne oldu bu çocuklara hiç ses soluk çıkmıyor dedim. İyiler mi dedim.” dediği, Hüseyin’in “İyiler Allah’a şükür.” dediği, Fikri’nin “Reis nasıl iyi mi?” diye sorduğu, Hüseyin’in “İyi Allah’a şükür.” dediği, Fikri’nin “Hepsine selam söyle.” şeklindeki konuşmasından da daha görevdeyken REİS(kod) Sedat PEKER le görüştüğü tespit edilmiştir.

Yine sanık Fikri KARADAĞ’ın Osman GÜRBÜZ’ ile birlikte Kuvayı Milliye Derneği (1919) etkinliklerine katıldıkları, Osman GÜRBÜZ ün Antalya’ da Kuvayı Milliye Derneği (1919) üyesi olduğu, Yök başkanına suikast yapma teşebbüsünde iken yakalanan kişi üzerinde Kuvayı Milliye Derneği (1919) kartı çıktığı, , Nurullah İLGÜN isimli şahsın YÖK başkanı Erdoğan TEZİÇ e silahlı suikast girişiminde bulunduğu ve cebinden Kuvayı Milliye Derneği (1919) kartının çıktığı anlaşılmaktadır. 

Tape no:86, 25.04.2007 tarihinde saat:17.05 de Mehmet Fikri KARADAĞ ve ALI isimli şahısların yaptığı görüşmede özetle; M.Fikri KARADAĞ’ın “ Mümin KELEŞ diye bir tane şeyle tanıştım. Özel harpçiyim falan diyor. ...Osman bizim Osman GÜRBÜZ’e elli tane suç, yapmadığı kalmamış” dediği, ALİ’nin de “yani Osman demiyoruz ki şey sütten çıkmış bilmem ne kaşık, demiyoruz ki biz, yatmış çıkmış, cezasını çekmiş, aslan gibi de geziyor, vatanı milleti müdafaa ediyor, yani şimdi birisini öldürdü, birisini vurdu, cezaevinde hangimiz yatmadık ki, ...ben de yattım, çıktım, ... mühüm olan vatanımızı sevmek” dediği, M.Fikri KARADAĞ’ın da “ Osman GÜRBÜZ’ü tanırım da, o da….”şeklindeki görüşmeden sanık Fikri KARADAĞ’ın Osman GÜRBÜZ ü tanıdığı ve geçmişine de bildiği, konuştuğu ali isimli kişinin bizde ceza evine girdik çıktık sözlerinden Kuvayı Milliye Derneği (1919) çatısı altında genel de daha önce suç işlemiş kişilerin  toplandığını ortaya koyduğu,bu durumunda ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN sistemle barışık olmayanların örgüte  alınması prensibini uygulamaya koyduğunu açıkça ortaya koymaktadır.

3-Şüpheli MEHMET ŞENER ERUYGUR VE AHMET HURŞİT TOLON’  unda TİT üyesi olmak suçundan mahkumiyet hükmü bulanan Semih Tufan GÜLALTAY ile görüştüğü  ve ulusal güç platformuyla alakalı kendisine teklifte bulunulduğu,şüpheli Semih Tufan GÜLALTAY ın da ULUSAL BİRLİK HAREKETİ PLATFORMU adı altında platform oluşturduğu, bu platformla alakalı olarak,

16.12.2006 günü saat 13.10’de Necdet ATIŞ ile arasındaki telefon görüşmesinde; (yargılandığı dosyadan alınmıştır)

Necdet’in “Başkanım ben şimdi o şeyleri yapayım ulusal birlik…” dediği, Semih’in “He yaz derneğimiz adına.” “ ULUSAL BİRLİK HAREKETİ PLATFORMU hareketi derneğimizi temsile yetkilidir.” dediği, Necdet’in “Yani her hangi bir dernek üyeleri de bunu ben dışardan bir insan ayarlayacağım için başkanım bir derneğe üye olan bir kişi böyle bir yazıyı kendi derneğinden alıp bizim ulusal birlik platformumuza üye olur.” dediği, Semih’in “O kadar o kadar o kadar…….Necdet’in “… Şimdi aklıma geldi dernekler genel başkanı Ziya’nın iyi bir dostuydu. İşimize yarar değil mi başkanım?” diye sorduğu, Semih’in “Çok önemli o adam bize.” “O çok ağır bir top o bize çok lazım.” dediği,

21.12.2006 günü saat 21.59’da  Selçuk isimli şahıs ile  arasındaki telefon görüşmesinde;

….“Ben size bir şey söyledim dedim ki benim zaten bir hedefim ve bir projem var yürüyorum birlikte yürüyelim” “BEN KUTLU BİR DAVA YOLUNDA YÜRÜYORUM SELÇUK ABİ. Bana yardımcı olun bana köstek olmayın…” “Üç dört gündür kendi kendimi yiyorum” “Şimdi bir dakika son derece rahatsızım üç dört gündür kendi kendimi yiyorum. Orada bir kelime bahane edildi. BURDA DEDİLER DİN KELİMESİ GEÇMİYOR YANİ MANEVİ DEĞERLER.” “ONU ULUSAL DEĞERLER OLARAK TADİL ETTİK.”  dediği ve bir süre toplantıda ve sonrasında yaşandıkları hakkında görüştükleri, daha sonra Semih’in Selçuk abi ve bu iş benim için her şeyden üstün. BEN BU İŞİN SONUNDA KAN DÖKÜLMESİNİ İSTEMİYORUM.” dediği, Selçuk’un “Yani kimse kimseye memurluk yapmıyor. Bu işe ben inanmasam zaten ben bu işe girmezdim.” dediği, Semih’in “Ben bu platformu kuracağım. Bunun başkanı olarak bu işi, BU OPERASYONU BEN YÜRÜTECEĞİM. Ben orda bana muhalif olacak adamın AĞZINA MERMİYİ SIKARIM. Bana destek olacak bana ağ sakal insana ihtiyacım var.”  “Şimdi Selçuk abi bunlar açık anlatılmaz. Ben size dedim ki; benim bir yolum var, bir hesabım var, ben yürüyorum dedim mi” “Birlikte yürüyelim dediniz peki” dediği, Selçuk’un “Konuştuğumuzda böyle konuşmadık.” dediği, Semih’in “Şimdi bir dakika sen o gün gecikiyorsun. Her gün toplantıya geç kalan Kemal Ata erken geliyor, Arif Akdeniz erken geliyor.” “Beyler … yere vuruyor. Vay efendim burda din kelimesi vaaz edilmemiş. BİR SONRAKİ TOPLANTIDA BEN PAŞAYI ÇAĞIRIYORUM. Bu sefer mealen diyorsunuz ki; yav öyle bir organizasyon kuruyorsun da paşanın senden haberi var mı tabi” “… BU SEFER ERTESİ GÜN PAŞA GELİYOR. Diyorum kalk gel buraya paşa diyorum arkadaşlarla görüşelim.” “Paşa geliyor toplantının bitimine doğru. Sen dönüyorsun diyorsun ki Arif bey bir söyleyeceğin var mı?” “Arif bey kalkıyor, din tasavvuf dergah tarikat. Yav biz ne kuruyoruz ya” dediği ve bir süre aynı konu hakkında görüştükten sonra “… bir kaç gündür ben rahatsızım. Ya yollarımızı şimdiden ayıralım ya da konuşun aranızda… BEN BU YOLDA YÜRÜYECEĞİM. BU YOLDA DA BABAM SIRRI GÜLALTAY’I KURBAN EDERİM TANIMAM. EMRE Yİ YATIRIR BAŞINI KESERİM.”  “Bak ben şimdi bu saatte gidiyorum 6 tane dernek başkanıyla toplantı yapmaya. 6 dernek davası kazanırım diye ben yırtınıyorum.” “Selçuk abi, Arif Akdeniz gibi bir adam, bir KUVVET KOMUTANININ YANINDA BUNLARI KONUŞMASI hiç tesadüfi bir şey değildir.” “BEN ŞİMDİ BİZ ŞİMDİ O ADAMI RAZI ETMİŞİZ BU PLATFORMUN BAŞKANLIĞINA GETİRMİŞİZ.” dediği,

21.12.2006 günü saat 22.18’de Selçuk isimli şahıs arasındaki telefon görüşmesinde;

Görüşmenin başında telefonun kesildiğinden bahsettikleri ve bir önceki telefon görüşmesinde bahsettikleri deklarasyonun imzalanmaması ile ilgili görüşmeye devam ettikleri, bu çerçevede önceki görüşmenin devamı olarak Semih’in “Selçuk abi açık söylüyorum. BU İŞİN KELEYİ KOLTUĞUNA ALMIŞ OLAN ADAM BENİM. Benim askere ihtiyacım var. Benim kendime komutana ihtiyacım yok. Bana akıl verecek adama ihtiyacım yok. Hele beni engelleyecek insana hiç ihtiyacım yok. Lütfen bana destek verilecekse bundan sonraki toplantıya gelin.” “Bak Selçuk abi aynen politika yapmadan neyse söylüyorum çünkü bu benim namus meselem namus namus burada yolumuzu ayırdıktan sonra da İNTİKAM ALIRIM HEPİNİZDEN aynen söylüyorum.” “Ailemi koymuşum her şeyi mi koymuşum bu yola.” “HERKESE TETİK KESERİM” “Yani ben bu işin boyutlarını anlatıyorum. ÖLÜMÜNE YÜRÜYORUM BU İŞTE…”  “Benim bu işle uğraşmamın sebebi BEN ULUSAL BİRLİK HAREKETİ PLATFORMUNU KURUP BUNUN BAŞKANI OLARAK MÜCADELEYİ HEDEFE ULAŞTIRMA AZMİNDEYİM…” dediği ve bir süre aynı konularla ilgili görüştükten sonra Semih’in “YANİ BEN ORADAKİ… HADİ HARP AKADEMİLERİ ADRESİ OLMASIN. BUNU BİR YERDE BİR KAÇ SEFER TEKRARLADIKTAN SONRA… OLABİLİR YANİ MAKUL.” dediği, … görüşme içeriğinden sanık Semih Tufan GÜLALTAY o tarihlerde kendi kendine oluşturduğunu iddia ettiği ULUSAL BİRLİK HAREKETİ PLATFORMU adlı oluşumu kurduğu zaman kendisini emekli kuvvet komutanı olduğunu söylediği kişilerin yönlendirdiğini,hatta bu hareketin inandırıcı olabilmesi ve arkadaş çevresini ikna edebilmesi için paşayıda toplantıya çağırdığını beyan ettiği,telefon konuşmasındaki bahsi geçen paşaların bu konuyu kendi ifadelerinde de kabul eden şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR ve Ahmet Hurşit TOLON olduğu açıkça anlaşılmaktadır. Her iki şüphelide gittikleri yerin Semih Tufan GÜLALTAY a ait olduğunu bilmediklerini söylemiş iseler de, bu husustaki beyanlarının gerçeğe uymadığı bizzat Semih Tufan GÜLALTAY çağırması sonucu bu toplantılara her iki şüphelinin de ayrı zamanlarda katıldıkları tespit edilmiştir.

Şüpheli Levent ERSÖZ hırsızlıktan sabıkası bulunan şüpheli Yüksel Dilsiz’i bir çok illegal işinde kullandığı, bu konuda yaptığı çalışmalar sebebiyle Yüksel Dilsiz’i Mehmet Şener ERUYGUR ile görüştürdüğü , şüphelinin birçok üst düzey bürokratla istihbarat elemanı olarak irtibat kurduğu, milletvekillerinin fotoğraflarını çekip telefon numaralarını illegal dinlemeler için verdiği, birçok kişiyi illegal yolla dinleyerek, bu kişilerle alakalı bilgileri karşı siyasi görüşte olan kişilere verip, değişik şekilde gazetelerde yayınlattıkları, bu konuyla alakalı birçok raporun Cumhuriyetçi Çalışma Grubu dönemsel devre raporlarında yer aldığı anlaşılmaktadır.

YÜRÜTME ORGANINI ORTADAN KALDIRMAYA YÖNELİK EYLEM VE FİİLERİN ORGANİZESİ İÇİN KURULAN Cumhuriyet Çalışma Grubu ve faaliyetleri,

ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyelerinin görevde iken Ergenekon’la bağlantıda oldukları, emekli olduklarında da örgütte ayrı görevlere getirildikleri iddianamede belirtilmiş olup ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN ,  ülkeyi kendi istedikleri gibi yönetmek için ülkede kaos ortamı oluşturmaya çalıştıkları,bu amaçla  suikast dahil her türlü yasadışı yolu yöneldikleri, bu amaçla darbeye zemin hazırlamak ve yürütme organını ortadan kaldırmaya yönelik çalışmalar yaptıkları anlaşılmıştır. Elde edilen resmi içerikli ve gizli belgelerde , oluşuma  CUMHURİYET ÇALIŞMA GURUBU (CÇG) adı verildiği, bu isimle oluşturulan grubun askeri müdahaleye zemin hazırlamak  amacıyla, yaptıkları planlara SARI KIZ, AY IŞIĞI, YAKAMOZ ve ELDİVEN gibi kod isimleri verdikleri belirlenmiştir.

Şüphelilerden elde edilen Ergenekon Terör Örgütüne ait örgütsel dokümanların içeriğinde, örgütün  TSK içerisinde yer alan yapılanma olarak gösterildiği, ancak,Genelkurmay Başkanlığının cevabi yazısında ERGENEKON YAPILANMASININ ve bu belgelerin TSK’ya ait olmadığı belirtilmiş olup,bu durum örgüt üyesi şüphelilerin söz konusu belgeleri ve planları görev yaptıkları dönem içerisinde gizlice hazırlayarak uygulamaya koyduklarını ortaya koymuştur.  

TCK. 314. maddesinde belirtilen Silahlı Terör Örgütü kurup yönetmek ve üye olmak suçunun temadi eden bir suç olduğu, şüpheliler Şener ERUYGUR, Ahmet Hurşit TOLON, Levent ERSÖZ, Hasan Atilla UĞUR ’ve diğer askeri görevlerde bulunmuş kişilerin daha görevdeyken diğer şüpheliler gibi Ergenekon Terör Örgütü üyesi oldukları, emekli olduktan sonra da örgütsel irtibatlarını ve eylemlerini devam ettirdikleri, şüpheli Şener ERUYGUR’un emekli olmadan önce hükümeti devirmeye yönelik eylem ve fiilleri sırasında alınan örgütsel kararlar gereği emekli olunca da aynı eylem ve fiillerini devam ettirmek için Atatürkçü Düşünce Derneğinin (ADD) başına geçirildiği,  aynı fiilere iştirak eden şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’un  da Anadolu Uyanış Hareketi Platformunun başına geçirildiği,  örgütsel dökümanlarda yer alan daha önce Veli KÜÇÜK, Doğu PERİNÇEK ve diğer şüphelilerden elde edilen Milli Güç Birliği, Kuvayı Milliye gibi örgütlenmelerin Ergenekon Terör Örgütü adına baskı unsuru ve istihbarat toplama amacıyla kurulup kullanılmasının benimsendiği, ayrıca Milli Güç Birliği ,Kuvayı Milliye isimli örgütsel dokümanda milli mücadele yıllarında kurulan milli derneklerle alakalı olarak çalışmalar yapıldığı, daha sonra CÇG çalışmalarının bulunduğu klasörler içinde alınan kararlarda milli mücadelede görev almış derneklerin aynı isimle kurulup UBP adı altında örgütlenmesi ve milli güç birliğinin tek merkezden yönetilmesi gibi kararlarının alındığı, bu kararlardan sonra tüm Türkiye’de Kuvayı Milliye ve değişik isimde derneklerin kurulup faaliyete geçirildiği anlaşılmıştır.

Şüpheliler Muzaffer TEKİN, Fikri KARADAĞ, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, soruşturma aşamasında ölen Kuddusi OKKIR gibi şüphelilerin kuruluşunda fiilen yer aldıkları ve daha sonra bir suç merkezi haline dönüşen Taner ÜNAL tarafından kurulan VKGB derneği ile yine şüpheliler Fikri KARADAĞ, Durmuş Ali ÖZOĞLU ve İbrahim ÖZCAN tarafından kurulan Kuvayı Milliye 1919 isimli derneğinde Mersinden Diyarbakır’a kadar miting ve provokatif eylemlere katıldığının bizzat bu derneğin tutuklanan üyelerinin beyanlarında anlaşılmıştır. Örgütsel dokümanlar içinde yer  alan OLUŞUM isimli belgenin  ADD’den de ele geçirilmesi ve o tarihte USİAD başkanı olan  Kemal ÖZDEN’in de Ergenekon Terör Örgütü’ne verdiği raporda ADD’nin nasıl ele geçirilmesinin gerektiği ve yönetim şekline ait ayrıntılı bilgilerin bulunması örgütün amacını açıkça ortaya koymaktadır..

Örgütün aldığı kararlarda,Ulusal Birlik Hareketi’nin başına emekli bir generalin geçirileceği belirtilmiş ve  bu karar doğrultusunda şüpheli Şener ERUYGUR emekli olmasına müteakip Ulusal Birlik Platformu ve ADD’nin başına geçirilmiştir.

Ayrıca CÇG’nin çalışmasında medya ile ilgili ayrıntılı raporlar hazırlanmış ve yürütme organını otadan kaldırmaya  yönelik eylem ve fiillerde medyanın desteği olmadan başarı elde edilemeyeceği belirtilmiştir.

Şüphelilerden Mehmet Şener ERUYGUR, Ahmet Hurşit TOLON, İlker GÜVEN, Tuncay ÖZKAN, Durmuş Ali ÖZOĞLU, İbrahim ÖZCAN,  Birol BAŞARAN, Adnan TÜRKKAN, TUNÇ AKKOÇ, LEVENT TEMİZ   in doğrudan ve dolaylı olarak dernek sivil toplum kuruluşlarında görevli veya yönetici konumunda oldukları, şüpheli Sinan Aydın AYGÜN  Ankara  Ticaret Odası başkanı olduğu ve başkanı olduğu odanın tüm imkanlarının ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN faaliyetlerinin kullanımına açtığı,bazı panel ve mitinglerin bizzat ATO sosyal tesislerinde yapıldığı,ayrıca şüpheli Sinan Aydın AYGÜN , şüpheli Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR la görevli olduğu zamanlarda görüşmeler yaptığı belirlenmiştir. 

Ergenekon Terör Örgütü’nün etkisi altında bulunan sivil ve askeri üyeler ile  medya ,sivil toplum ve siyasi partilerde bulunan örgüt üyelerinin hepsinin aynı merkezden yönetildiği, alınan kararların aynı anda uygulamaya konulduğu ve tüm birimlerin aynı anda harekete geçirildiği anlaşılmıştır.

Cumhuriyetçi Çalışma Grubu tarafından hazırlanan sunumlar ve şemaların içinde yapılacak tüm eylem ve filler ayrıntılı yazılıp vasıflandırıldığı halde ,Terörle Mücadele edileceğine ilişkin herhangi bir eylem ve faaliyetin bulunmaması da bu oluşumun ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaç ve faaliyetleri doğrultusunda hareket ettiğini göstermektedir. Soruşturma aşamasında vefat eden Kuddusi OKKIR’ın hazırladığı Devletin Yeniden Yapılanması belgesinde , devlet kurumlarından mafyaya, tarikatlardan orduya ve istihbarata kadar sızılması gerektiği belirtildiği halde, terör örgütlerine sızılması diye bir amacın bulunmaması da her iki belgenin aynı merkez tarafından oluşturulan planların uygulanması için oluşturulduğu ortaya koymaktadır. 

Ayrıca ele geçirilen örgütsel dokümanların büyük bir kısmının askeri kişilerin görev yaptıkları askeri kurumlara ait bilgisayarlarda yazılmış olmasına rağmen, Genelkurmay Başkanlığı askeri savcılığından gönderilen inceleme raporunda birçok dijital verinin kayıtlarda bulunmadığı ve bir çoğununda Türk Silahlı Kuvvetlerine ait olmadığının belirtilmesinin, ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyelerince büyük bir gizlilik içerisinde  çalışmaların yapıldığı ve belgelerin hazırlandığını ve bu  belgelerin resme kayıtlara konulmadan örgütün üst düzey yönetici konumunda bulunan şüphelilere verildiği sonucunu ortaya çıkarmaktadır.

Bu  belgler incelendiğinde, AKP hükümetiyle alakalı, bakanlar, milletvekilleri ve bürokratları fişleme çalışmalarının olduğu ve bu illegal çalışmalarına legal görüntüsü vermek için resmi kurum belgelerindeki yazışma ve şablon biçiminin kullanıldığı anlaşılmıştır.


Örgütün talimatları ile oluşturulan CÇG ‘nin  planlarına uygun olarak,şüpheli Mehmet Şener Eruygur ‘un bazı rektörlere hitaben yazdığı resmi nitelikteki  mektupta , bazı gazetelerin köşe yazarlarının işlerine son verilmesinden üniversitelerle işbirliğine kadar bir çok konuda istek ve görüşlerine yer verdiği,bu suretle örgütün,Üniversitelerin kontrol altında tutulması,Rektörlerin yönlendirilmesine ilişkin örgütün stratejisini gerçekleştirmeye çalıştığı anlaşılmıştır. 

Mektup içeriğindeki konuların tamamının ,ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN dönemsel gizli toplantılarından bir kısmını oluşturan Cumhuriyetçi Çalışma Grubu devre raporlarında konuşulup karara bağlandığı, adı geçen şüphelinin bu mahiyetteki mektupları değişik birimlerde bulunan kişilere gönderdiği CÇG’nin  raporlarından ve dosyada ifadesi mevcut şüpheli Mustafa KOÇ un beyanlarından anlaşılmaktadır. CÇG ‘nin faaliyetlerinin anlatıldığı kısımda  bahse konu mektubun içeriği tafsilatlı olarak yazılmıştır.

Yine şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR un yaptığı görüşmede bazı örgüt üyelerine yapılan operasyonlardan sonra Atatürkçü Düşünce Derneğine sekreter olan,( Tape No: 6077, 08.04.2008 tarihinde saat:17.53 te.) Nermin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “odanızı temizlerken” “Temizledim bazı şeyler buldum efendim gönderilmemiş mektuplar buldum Üniversite rektörlerine” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Atın onları yırtın” dediği, Nermin’in “Atayım mı” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “He o şeyle ilgili eski” dediği, Nermin’in “Eski çok eski sizin imzanız var imzalamışsınız ayrıyeten özel kağıdınızıda koymuşsunuz” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “biliyorum vazgeçtik ondan sonra gönderelim dedik vazgeçtik” şeklinde yaptığı görüşmeden de Cumhuriyet Çalışma Grubu adına alınan kararların uygulamaya konulduğu ve o tarihten  kalan evrakın imha edilmesi için sekreterine talimat vermesi de şüphelinin İlhan SELÇUK  ve Doğu PERİNÇEK’in gözaltına alınması ve bazı şahısların tutuklanması üzerine eski dönemde yaptığı illegal işlerle alakalı evrakı kendisinin de göz altına alınma riski sebebiyle imha ettirmeye çalıştığı anlaşılmaktadır.  

Şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU ve İbrahim ÖZCAN’ın birlikte hareket ettikleri, Ergenekon Terör Örgütü yapılanmasının gizli askeri yapılanması içerisinde örgütlenme ve eleman teminine yönelik faaliyetlerde bulundukları , ayrıca Ergenekon Terör Örgütünce istihbarat toplama ,toplumu yönlendirmek ve toplumsal olayları yönetmek amacıyla kurulması kararlaştırılan sivil toplum dernekleri kuruluş ve işleyişine katkı sağladıkları, Durmuş Ali ÖZOĞLU ve İbrahim ÖZCAN’ın Fikri KARADAĞ ile irtibatlı olarak Kuvayı Milliye derneğinin kuruluş çalışmalarına katıldıkları,  Durmuş Ali ÖZOĞLU ve İbrahim  ÖZCAN’ın aynı zamanda Erkut ERSOY ve  VKGB oluşumunun üst düzey yöneticilerinden Ahmet CİNALİ ile irtibatlı olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun , gizli askeri örgütlenme ile görevli Kemal AYDIN, NERİMAN AYDIN’ la irtibatlı olduğu,örgüt üyelerinin bir kısmının yazdıkları kitapları kendilerine ait yayınevlerinde bastırarak satış ve dağıtımını yaptırdıkları,aynı şüphelilerin Neriman ve Kemal AYDIN üzerinden Sevgi ERENEROL, Kemal KERİNÇSİZ , Ergün POYRAZ  ve Erkut ERSOY’la irtibatlarının bulunduğu,yine şüpheli İbrahim ÖZCAN yoluyla sanıklar, Fikri KARADAĞ, soruşturma sırasında ölen Kuddusi OKKIR, Muzaffer TEKİN,Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK , Hüseyin GÖRÜM, Raif GÖRÜM ve Rasim GÖRÜMLE  örgütsel irtibatlarının bulunduğu belirlenmiştir.  

Mit Müsteşarlığınca tanzim edilen raporda belirtilen İ.P karargah evleri yapılanması benzeri bir yapılanmanın da harp okulu öğrencilerine yönelik olarak şüpheliler Kemal ve Neriman AYDIN tarafından organize edildiği .belirtilmiştir

Şüpheli Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN’ın Durmuş Ali ÖZOĞLU’na bağlı olarak,  Hamza DEMİRve Ercüment OVALI’nın da yardımıyla Türk Silahlı Kuvvetleri ve Harp Okullarına sızma,  örgütlenme ve elaman kazanma faaliyetleriyle doğrudan yönettikleri, Harp Okullarına muhtemelen önceden yerleştirdikleri elemanlar vasıtasıyla,  irtibata geçtikleri askeri öğrencileri kendi evlerine veya bu amaçla kiraladıkları  evlere getirdikleri, burada evlere gelen öğrencilere ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN fikri ve ideolojik eğitimini verdikleri, bu öğrencilerin değişik zamanlarda işlemiş oldukları suçların ve disiplin suçlarının kaldırılmasına yönelik her türlü işlemi de takip ettikleri, bu amaçla oluşturdukları grubun başına teğmen olarak görev yapan Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU’nu görevlendirdikleri, bu şüphelilerin  kendi arkadaşlarını da örgüte kazandırmak amacıyla Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN’ın yanına getirdikleri ve şüphelilerin yanında, Hasan Hüseyin UÇAR, Eren MUMCU, Yaşar TOZKOPARAN, Önder KOÇ’un kademeli olarak Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN’la tanıştırılıp, daha sonra örgüte ait gizli toplantılara katıldıkları, bu şüpheliler tarafından askeri yapının içine dahil edilen teğmen ve harb okulu öğrencilerini havacılık, pilotluk, özel kuvvetler gibi birimlere yönlendirdikleri, askeri yapılanma içinde yer alan örgüt üyeleri arasında yapılan telefon görüşmelerinin dinlememesi ve örgütün deşifre olmaması için şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ tarafından temin edilen  ÖZEL HAT tabir edilen telefon hatlarını kullandıkları,şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİnin Kemal  AYDIN’la olan irtibatlarından rahatsız olan ailesinin ikazlarına rağmen bu kişi ile ilişkilerini devam etttirerek, tutuklanan Kemal AYDIN’ı kurtarmaya yönelik girişimlerde bulunduğu, şüpheli Doğukan YORULMAZ ‘ın askeri okuldan atılmasına rağmen örgütsel faaliyetlerine örgütün talimatları ile okuduğu üniversitede örgütsel faaliyetlerine devam ettiği anlaşılmıştır.

Şüpheliler Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU’nun Kemal AYDIN’ın talimatlarıyla Hizbut Tahrir örgütü üyesi olduğu anlaşılan diğer şüpheliler Süleyman SOLMAZ, Kurtça BEKTAŞ, Rıza DEMİR, Mahmut OĞUZ, Rıfat YILDIRIM, Mahmut Oğuz KAZANCI, dan oluşan Hizbut Tahrir örgütü adına faaliyette bulunan grupla irtibata geçtikleri, bu grubun gizli toplantılarına katıldıkları ,grupla alakalı tüm bilgi ve raporları Kemal ve Neriman AYDIN’a ilettikleri,tüm bu hususlar birlikte değerlendirildiğinde ,başka terör örgütlerine sızma ve bu örgütleri yönlendirme faaliyetlerine devam ettikleri belirlenmiştir.


Şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR, Levent ERSÖZ  ve  Hasan Atilla UĞUR’un, Cumhuriyet Çalışma Grubu ve ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN medyayı yönlendirme ve örgütün  amaçları doğrultusunda kamuoyu oluşturmaya yönelik olarak alınan kararlarını uygulamaya koydukları,bazı medya patronlarını çağırıp,sahip oldukları medya kuruluşlarında bazı  örgüt üyelerinin çalıştırılması konusunda   baskı yaptıkları,


Şüpheli Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, bir dönem Kanal TÜRK adlı televizyon kanalının görünüşte  sahibi ve  biz kaç kişiyiz isimli platformun kurucusu ve başkanı olduğu, Tanju GÜVENDİREN’ in legal olarak televizyon ve platformla alakasının bulunmamasına rağmen Tuncay ÖZKAN ile ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst düzey görevlileri arasında irtibatları ve maddi olarak Tuncay ÖZKAN a finansman desteği sağladığı, ayrıca Tuncay ÖZKAN’ ı yönlendirdiği,  Kanaltürk’ün borçları yüzünden Ahmet Tuncay ÖZKAN tarafından satılması üzerine ATO başkanı olan ve resmiyette Kanal Türk le alakası bulunmayan Sinan Aydın AYGÜN ün kanalı alan şahsı arayarak,özetle; Sinan AYGÜN’ün: Valla iyi ama millet biraz rahatsız olmuş … şimdi Flash tv yi alsaydın, tv8, kanal D’yi alsaydın bir şey olmazdı da, o kanalın bir özelliği var biliyorsun o kanal böyle çok hassas bir kanaldı…O kanalın kuruluşunda, bak o kanalın kuruluşunda gayri resmi bende vardım. Biz o kanalın hikayesini anlatacağım ben sana nasıl olduğunu bil diye anlatacağım sana o kanalı Yani kimden telefon gelip nasıl kurulduğunu duyunca şaşıracaksın zaten ve o sende kalacak tabi ki.  dediği, görüşme içeriğinden kanalın Ahmet Tuncay ÖZKAN A ait olmadığı kimlerden gelen telefonlarla ve kimlerin parasıyla kurulduğunu anlatmaya çalışmasından, kanalın örgütün faaliyetleri için özel olarak kurdurulduğu anlaşılmaktadır. Yine aynı konuyla alakalı şüpheli Mustafa Ali BALBAY ile İlhan SELÇUK’un yaptığı görüşmede, İlhan SELÇUK’un kanalın kendilerinin haberi olmadan satılmasına kızdığı ama buna rağmen Ahmet Tuncay ÖZKAN hakkında Mustafa Ali BALBAY ın aleyhine yazı yazmamasını söylediği , 


Şüpheli Adil Serdar SAÇAN’ın, hem emniyet müdürü olduğu dönemde hem de meslekten atıldığı dönemde görevi gereği elde ettiği bilgi ve belgeleri şüpheli Tuncay ÖZKAN’a verdiği ,Tuncay ÖZKAN nın da bu bilgileri televizyon kanallarında yayınlamak suretiyle ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarına uygun faaliyetlerde bulunduğu , 


Şüpheli Adil Serdar SAÇAN ın görev gereği edindiği ve elinde bulundurduğu birçok gizli içerikli yazışmanın Tuncay ÖZKAN dan elde edildiği gibi, bazı çok gizli belgelerinde daha önce hakkında dava açılan sanık Halil Behiç GÜRCİHAN da yapılan aramalarda elde edildiği,şüpheli Adil Serdar SAÇAN ın kendisine düşman olarak nitelendirdiği Veli KÜÇÜK’ün denetiminde bulunan Bekir ÖZTÜRK ün sahibi olduğu kuvvaimilliye.net isimli internet sitesinin yazarlarından olduğu, uzun süre bu sitede yazılarının yayınlandığı,hatta Oktay YILDIRIM hakkında övücü mahiyette yazılar yazdığı , Gürbüz ÇAPAN la irtibatını bulunduğu ,  

Şüpheli Hüseyin NAZLIKUL, Murat AĞIREL,Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Evrim BAYKARA, Mahir AKKAR, Merdan YANARDAĞ ve Mesut ÖZCANın Ergenekon Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda kurulan televizyon kanalı ve sivil toplum örgütlerinin faaliyetlerinde görevli oldukları, şüpheli Fatma Sibel YÜKSEK’ Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin de medya yapılanması içinde yer aldıkları,

Şüpheli Tuncay ÖZKAN’ın geçmişte çalıştığı bazı televizyon kanallarından ayrılması üzerine o dönem Ankara’da Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanı ve Teknik daire Başkanı olarak yapan şüpheliler Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR’a gelip kendisinin TSK’nın adamı olarak bilindiğini ve işinden kovulduğunu ,bu nedenle çalıştığı medya gurubunun sahibini çağırarak uyarıda bulunmalarını istediği ,bunun üzerine adı geçen şüphelilerin Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın  o dönem çalıştığı kanalın sahibini çağırarak “Şener ERUYGUR paşanın bu işe çok üzüldüğünü ve kendilerine yapılmış bir hareket olarak algılandığını”belirterek , Tuncay ÖZKAN’ın tekrar işe alınması ve oradaki konumuna geri iade edilmesi için baskı yaptıkları ve buna ilişkin görüşmeyi gizlice kayda aldıkları, yine bu konuyla alakalı olarak aynı gizli görüşme içeriklerinde, Tanju GÜVENDİRENin Tuncay ÖZKAN’a bundan sonra hangi kanalda çalışması gerektiği hususunda talimat verdiği, Tuncay ÖZKAN’ın da o kanala gitmesinin kendisinin de batması olduğunu söylemesi üzerine Tanju GÜVENDİREN in görev gereği bu kanalda çalışmasını gerektiğini söylediği,bunun üzerine Tuncay ÖZKAN’ın bunu emir gibi telakki ederek belirtilen kanalda çalışmaya başladığı,daha sonra bu kanalla anlaşamaması üzerine kendisiyle birlikte aynı TV kanalına gelen şüpheli M.Kemal YAVUZ ‘un da  gerekmediği halde bu kanaldan ayrıldığının tanık Mehmet Emin KARAMEHMET’in beyanlarından anlaşıldığı,

Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın bu işe çok gönüllü olmadığını ve çalıştığı kanalda durumunun çok iyi olduğunu  beyan etmesine rağmen şüpheliler Tanju GÜVENDİREN ve Erdal ŞENEL’in kendisine sana bir medya grubundan teklif gelecek bunu kabul et diye talimat vermeleri üzerine,  SHOW medya grup başkanlığına  transfer olduğunu şüpheliler Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR’a anlattıkları dosyada mevcut Cumhuriyet Çalışma Grubu arşivi için kaydedilen görüşme kayıtlarından tespit edildiği,


Şüpheli Gürbüz ÇAPAN’ın, Ahmet Tuncay ÖZKAN ve Doğu PERİNÇEK grubundan Adnan AKFIRAT, Ferit İLSEVER ile irtibatlarının bulunduğu,İlhan Selçuk’un Şener Eruygur ile olan telefon görüşmelerinden ve Mustafa Balbay’dan ele geçirilen notların içeriğinden,örgütün üyesi olduğu ve talimatları doğrudan örgüt yöneticisi İlhan Selçuk’tan aldığının belirlendiği, , 

Şüpheli Emcet OLCAYTU’nun, örgüt üyesi olduğu ve  ERGENEKON soruşturmasını yürüten  Cumhuriyet savcıları hakkında istihbari bilgiler topladığı, şüphelilerden Adil Serdar SAÇAN,  Adnan TÜRKKAN ve Tunç AKKOÇ ile sanıklardan Doğu PERİNÇEK, Emin GÜRSES, Serhan BOLLUK, Aydın GERGİN, Nusret SENEMle örgütsel irtibatlarının bulunduğu,

Şüpheli Adnan TÜRKKAN’ın, Tunç AKKOÇ ile TGB adı altında  sanık Doğu PERİNÇEK’in talimatlarına uygun olarak eylem ve gösteri yürüyüşleri tertip ettikleri, bu şüphelilerin birçok toplumsal olayda şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’ dan talimat aldıkları, Adnan Türkkan’ın genç olmasına rağmen Atatürkçü Düşünce Derneği Yönetim kurulunda olması da ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN yönetimini ele geçirmek için ADD hakkında örgütsel rapor hazırladığı, 

Şüpheliler Tunç AKKOÇ, Mehmet Şener ERUYGU, Kemal  Yalçın ALEMDAROĞLU, Sevgi ERENEROL, Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ, Kemal KERİNÇSİZ, Yalçın KÜÇÜK, Erol MÜRTERCİMLER, Durmuş Ali ÖZOĞLU,  Doğu PERİNÇEK, Hikmet ÇİÇEK, Ferit İLSEVER, Serhan BOLLUK, Aydın GERGİN, Nusret SENEM le örgütsel irtibatlarının bulunduğu,


Şüpheli Levent TEMİZ’in eski ülkü ocakları başkanı olduğu, dosyada mevcut iletişim tespit tutanakları ve diğer delillere göre  Ergenekon Terör Örgütü adına kararlaştırılan ve Sedat PEKER’in organize ettiği KIZIL ELMA koalisyonu olarak adlandırılan örgütsel birlikteliğin oluşturulmasında görev aldığı, daha sonra sanıklar Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Sevgi ERENEROL, Muzaffer TEKİN, Fikri KARADAĞ, Halil Behiç GÜRCİHAN ve Bekir ÖZTÜRK’le irtibatlı olarak örgütsel eylem ve birlikteliğini sürdürdüğünü, özellikle Danıştay saldırısından birkaç gün önce gece yazdığı,“BUGÜN TÜRK TARİHİNDE GÖRMEDİGİ KADAR ASAGILANMAKTADIR. AVRUPANIN VE ABD’NIN SALDIRGANLIGI TEHLİKELİ BOYUTLARA ULASMISTIR. ISBIRLIKCI KOMPRADOR SİSTEM GÖRÜLMEDİK DERECE ASAGILIKTIR. BU DURUMDA TÜRKCÜ DEVRİMCİ GENCLERE İHTİYAC VARDIR. BEN T.C’NİN SADECE TAM BAGIMSIZLIGINI İSTEDİM. BU NEDENLE BEN VE ÜLKÜDASLARIM EMPARYALİZME VE İSBİRLİKCELERE KARSI SAVASTIK. BUNDAN DOLAYI ÖLÜMDEN KORKMUYORUZ. VE BEN GENC YASTA ÜLKEMİN BAGIMSIZLIGINA KENDİMİ ARMAGAN ETMEKTEN ONUR DUYUYORUM.TÜRKLÜGÜN TEK KURTULUS ÇARESİ KALMIŞTIR ODA SİLAHLI MÜCADELEDİR.AV.LEVENT TEMİZ”şeklindeki mesajı örgüt üyelerinden Veli KÜÇÜK, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK,Kemal KERİNÇSİZ , Fikri KARADAĞ ve Sevgi ERENEROL’a göndermesi ,birkaç gün sonra gerçeleştirilecek olan Danıştay saldırısından haberdar olduğunu ortaya koyduğu,
Şüpheli Ertaç GİRAY’ın yanında çalışan şüpheli Hüseyin KESKİN’E kendisine ait ruhsatlı silahı verdiği, şüpheli  Hüseyin KESKİN’in bu silahı sürekli olarak üzerinde taşıdığı ve toplumda infial uyandıracak bir eylem yapmak amacıyla gittiği Kars’ın Sarıkamış ilçesinde silahı ile birlikte yakalandığı, 

       Şüpheli Turan ÇÖMEZ’in örgütün amacı doğrultusunda, ERGENEKON'un siyasi partileri bölüp parçalama veya farklı partilerin tek merkezden yönetilmesi amacı kapsamında özellikle kapatma davası sürecinde şüpheli Ferda PAKSÜT ile irtibata geçerek ondan aldığı gizli ve stratejik bilgileri, örgütün yöneticilerine ulaştırarak kamu oyunu  yönlendirmeye çalıştıkları, aynı zamanda örgütün stratejisine uygun olarak partiyi bölüp etkisiz ve yürütme yetkisini kullanamayacak hale getirmeye hedefledikleri,

      Şüpheli Emin ŞİRİN’in,ERGENEKON'un siyasi partileri bölüp parçalama veya farklı partilerin tek merkezden yönetilmesi faaliyetlerine, milletvekili olduğu dönemde ve görevi sona erdikten sonrada devam ettiği belirlenmiştir. 

Şüpheliler Şener ERUYGUR, Ahmet Hurşit TOLON, Levent ERSÖZ, İlker GÜVEN, Hasan Atilla UĞUR, Birol BAŞARAN, Halis Yavuz IŞIKLAR, Adnan TÜRKKAN ve Tuncay ÖZKAN ın ADD içerisinde örgütsel faaliyetlerini devam ettirdikleri, Atatürkçü Düşünce Derneği yönetiminin tamamen Cumhuriyet Çalışma Grubu kararlarında belirtilen hususlar çerçevesinde şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR tarafından yönetilip,yönlendirildiği ,birçok dernek şubesinin istihbarat toplayıp genel merkeze gönderdiği,bu istihbari raporlar içinde bazı kişi ve kurumlarla alakalı olduğu ve kişilerin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgilerin kaydedildiği,bu çalışmaların ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN belgelerinde belirtilen sivil toplum kuruluşlarının zengin bir istihbarat kaynağı olduğu yönündeki stratejisini  doğrular mahiyette olduğu anlaşılmıştır.  

Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON ve Şener ERUYGUR’un Ulusal Birlik Platformunun kurucusu olan sanık Semih Tufan GÜLALTAY’la görüştükleri ve her iki şüphelinin de Semih Tufan GÜLALTAY’ın ofisindeki gizli örgütsel toplantılara iştirak ettikleri,  ULUSAL BİRLİK HAREKETİ PLATFORMU  kuruluş aşamasında Mehmet Şener ERUYGUR’ un bu toplantılara gelip oluşumun arkasında kendilerinin bulunduğunu belirttiği, Semih Tufan GÜLALTAY ile Şener ERUYGUR arasında buna ilişkin telefon görüşmelerinin bulunduğu, Semih Tufan GÜLALTAY’ın,Akın BİRDAL’ın vurulması olayının faili olarak yargılanıp mahkum olduğu, yine Ergenekon Terör Örgütü üyesi olmaktan tutuklu olarak yargılanan sanık Vatan BÖLÜKBAŞOĞLU’nun da TİT (Türk İntikam Tugayı) adlı örgüt adına Başbakan ve İstihbarat Daire başkanının öldürülmesi için silahlı tetikçi teminine yönelik internet ve telefon görüşmelerinin olduğu ve bu görüşmelerde,Veli KÜÇÜK’ten talimat alıp  bu işleri yaptığını, Veli KÜÇÜK’ün de tutuklanmasının intikamının alınmasının gerektiğini belirttiği,

Semih Tufan GÜLALTAY’ın Türk İntikam Tugayı adına eylemler yapmadan önce Muzaffer TEKİN ve Mete YALAZANGİL ile tanıştığı, eylemden sonra da yakalandığında da Muzaffer TEKİN’in çok yakın arkadaşı olan emekli bir askerin evinde yakalandığı, Muzaffer TEKİN’in Mete YALAZANGİL’e Semih Tufan GÜLALTAY’ı cezaevinde ziyaret etmesi için talimatlar verdiği ve kendisininde Semih Tufan GÜLALTAY’ın da cezaevinde ziyaret ettiği, Danıştay olayı öncesi ve sonrasında da Muzaffer TEKİN ile irtibat halinde oldukları ,

Yine hakkında evrak tefrik edilen şüpheli İbrahim Şahin’in şüpheli Fatma CENGİZ’le yaptığı telefon görüşmesinde,sözde terörle mücadele için S1 adı altında bir oluşum meydana getirdikleri, Fatma CENGİZ’in keşke ‘TİT koysaydık bari TİT adını temize çıkarmış olurduk’ diyerek TİT olarak bilinen örgütün kendi içlerinde oluşturulmuş bir eylem hücresi olduğunu konuştukları anlaşılmıştır.

ÖRGÜTÜN İŞLEMEYİ PLANLADIĞI SUÇLAR

Birinci bölümlde 

DEVAMEDEN SORUŞTURMA SIRASINDA, 

ŞÜPHELİ (Zafer kod)Muzaffer TEKİN’ le irtitbatlı olan İbrahim ŞAHİN’in bazı dini lider konumundaki insanlara suikast yapmayı palanlaması üzerine yapılan operasyonlarda, ele geçirilen suikast palanlarında,

1- Alevi Bektaşi konfederosyonu Genel Başkanı Ali Balkız’a bombalı suikast planı,

2- Alevi Bektaşi konfederosyonu Genel sekreteri Kazım Genç’e bombalı paketle suikast,

3- Ermeni Patriği Mesrob Mutafyana suikast planı,

4- Ankrada bir AVM (alış veriş merkezine) bombalı eylem planı,

5- Sivasta ermeni cemaati kanaat önderlerin Minas Durmaz Güler’e el bombasıyla suikast.

III. BÖLÜM
ÖRGÜTÜN İŞLEDİĞİ SUÇLAR

YASAMA VE YÜRÜTME ORGANINI ORTADAN KALDIRMAYA TEŞEBBÜS  (Darbeye teşebbüs)


Darbe, askeri darbe veya hükumet darbesi olarak da ifade edilmektedir. Darbe devletin emrindeki  askeri kurumlara mensup kişi veya kişilerin ani olarak anayasal olmayan yollarla mevcut hükumeti devirmesi ve iktidara el koyması olarak tanımlanmıştır. 

20. yüzyılda askeri darbeler yaygın olarak Latin Amerika’da Arjantin, Şili, Asya’da Birmanya, Avrupa’da Yunanistan ve Türkiye gibi özellikle gelişmekte olan ülkelerde gözlemlenmiştir. Bunların yanı sıra daha birçok az gelişmiş ülkelerde askeri darbeler yaşandığı görülmüştür. Sonuç olarak askeri darbeler Dünya’da hiçbir ülkeye huzur, adalet ve demokrasi getirmediği gibi bilakis her askeri darbede toplumlar demokrasiden insan haklarından ve özgürlüklerden uzaklaşmışlardır. 

     2003-2004 YILLARI İLE DAHA SONRAKİ YILLARDA GERÇEKLEŞTİRİLMESİ PLANLANAN ASKERİ MÜDAHALEYE ZEMİN HAZIRLAMA ÇALIŞMALARI: 

ERGENEKON terör örgütüne yönelik yapılan soruşturma çerçevesinde örgüt üyesi olma şüphesi ile gözaltına alınan Mehmet Şener ERUYGUR, Ahmet Hurşit TOLON, Hasan Atilla UĞUR ve Mustafa BALBAY’dan ele geçirilen dijital verilerde, 2003-2004 yıllarında gerçekleştirilmesi planlanan DARBE PLANLARI, darbe planları çerçevesinde yapılan çalışmalar, CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU sunumları ve dönemin Deniz Kuvvetleri Komutanı Özden ÖRNEK tarafından tutulduğu sabit olangünlükler ve Mustafa BALBAY tarafından tutulduğu sabit olan günlükler olduğu tespit edilmiştir.

Söz konusu DARBE PLANLARI,  CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU sunumları ve günlüklerde belirtilen veriler doğrultusunda yapılan araştırma ve incelemeler sonucunda, ERGENEKON terör örgütü yönetici ve üyelerinden Bedrettin DALAN, İlhan SELÇUK, Mustafa BALBAY, dönemin Jandarma Genel Komutanı Mehmet Şener ERUYGUR, 1. Ordu Komutanı Ahmet Hurşit TOLON, MGK Genel Sekreteri Tuncer KILIÇ, Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Dairesi Başkanı Levent ERSÖZ, yine Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Dairesinde görevli Albay Hasan Atilla UĞUR, Jandarma Genel Komutanlığında İstihbarat Yönetim Şube Müdürü Binbaşı Mustafa KOÇ, dönemin YÖK Başkanı Kemal GÜRÜZ, İstanbul Üniversitesi Rektörü Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU,  METAL İŞ SENDİKASI Başkanı Mustafa ÖZBEK, Sinan AYGÜN, Tuncay ÖZKAN, Hayrullah Mahmut ÖZGÜR ve İsmail YILDIZ isimli şüphelilerin yürütme ve yasama  organını cebren ortadan kaldırıp,devlet idaresini anti demokratik yollarla ele geçirmeyi planladıkları, bu planlarını gerçekleştirmek için de aktif olarak eylemlere giriştikleri anlaşılmıştır.

Soruşturma kapsamında elde edilen belgelerden ,Ergenekon terör örgütünün 2003-2004 yıllarında gerçekleştirmeye çalıştığı DARBE TEŞEBBÜSÜNÜ üç aşamada planladığı, birinci ve öncelikli olarak darbeye zemin hazırlamaya çalıştığı, bu faaliyetlerini Jandarma Genel Komutanlığı bünyesinde illegal olarak oluşturdukları Cumhuriyet Çalışma Grubu ile yaptıkları, ikinci olarak darbeyi gerçekleştirmek için önündeki engelleri kaldırmayı planladıkları,bu çerçevede de SARIKIZ, AYIŞIĞI, YAKAMOZ kod adlı darbe planlarını hazırlayıp uygulamaya koydukları, üçüncü olarak ta  darbeyi gerçekleştirip darbe sonrası yapılacakları  ELDİVEN kod adlı darbe planı ile belirledikleri görülmüştür.

 D.Perinçek,Veli Küçük,S.Erenerol,Tuncay Güney gibi şüphelilerde ele geçen örgütün temel dokümanları ile Cumhuriyet Çalışma Gurubunun hazırladığı aşağıda anlatılacak planlar ,içeriklerinin şaşırtıcı paralelliği ve örgütün tüm faaliyetlerinde kullanılan isim ve argümanların sözkonusu doküman ve planlara uygunluğu,hem tüm dokümanların,hem darbe planlarının ,hem de tüm örgütsel faaliyetlerinin ,planlı,disiplinli,iş bölümüne dayalı olarak tek bir örgütsel iradeden çıktığını göstermektedir.
Dolayısıyla Ergenekon terör örgütünün gerçekleştirmeyi planladığı DARBE TEŞEBBÜSÜNÜN daha iyi anlaşılabilmesi için, konu ile ilgili elde edilen deliller;

-Darbe Zemini Oluşturma Çalışmaları

-Darbe Planları

-Darbe Planlarının uygulamaya geçilmesinin delilleri, başlıkları altında ayrıntılı olarak anlatılacaktır.

Diğer taraftan Ergenekon terör örgütünün 2003-2004 yıllarında gerçekleştirmeyi amaçladığı darbe planları çerçevesinde yaptığı çalışmalara bakıldığında, sanık İlhan SELÇUK’  un da içinde yer aldığı 9 mart 1971 darbe teşebbüsünden önce ülkede gerçekleştirilen işçilerin sokağa dökülmesi ve provokatif amaçlı toplumsal gösteri ve yürüyüşler düzenleme, söz konusu  darbe çalışmaları kapsamında, üniversite öğrencileri, sendikalar ve derneklerin  manipilasyonlarla sokağa dökülerek hükumeti protesto eden gösterilerilerinin detaylı olarak planlandığı, medya ve kitle iletişim araçları ile propaganda ve psikolojik harekat teknikleri kullanılarak geniş halk kitlelerini tahrik edici yayınlar yapıldığı, bu yayınlarda ülkenin her yanının işgal edildiği, vatanın elden gittiği evham ve hezeyanları uyandırılarak halkın hükumete karşı ayaklanmasını sağlamaya çalıştıkları ve böylelikle Türk Silahlı Kuvvetlerini müdahalede bulunmaya teşvik ettikleri anlaşılmaktadır.

Söz konusu darbe planları çerçevesinde, Aydınlık dergisi ve Cumhuriyet gazetesinin özellikle 2003 ve 2004 yıllarındaki yayınlarına bakıldığında,örgütün amacı doğrultusunda hazırlanan darbe planları çerçevesinde üst sevyede psikolojik harekat ve propaganda yaptıkları belirlenmiştir.

Bu çerçevede Aydınlık dergisinin 2003-2004 yıllarındaki yayınlarına bakıldığında,  “KUVAYI MİLLİYE HAREKETİ BAŞLADI” “SONUNA KADAR SAVAŞACAĞIZ” “DEVRİMLERİMİZİ SAVUNAMAYACAKMIYIZ” “İŞÇİ PARTİSİ SAVAŞ DÜZENİNE GİRDİ” “TÜRKİYE’Yİ AYAĞA KALDIRACAĞIZ” “KUŞATMA NEREDEN VE NASIL YARILIR” “ÜLKE İÇİN KENDİNİZİ FEDAYA HAZIR OLUN” “KAMU ÇALIŞANLARI MEYDANLARA ÇIKTI” “AKP’YE KARŞI HALK DİRENİŞİ” “ASKEDEN ERDOĞAN’A UYARI” “KOMUTANLARIN SON İHTARI” şeklinde başlıklarla toplumu geren, vatanın elden gittiği şeklinde evham ve hezeyanları uyandıran diğer taraftan da Türk Silahlı Kuvvetlerini müdahalede bulunmaya  teşvik eden ve darbe zemini oluşturmaya çalışan yayınlar yaptığı tespit edilmiştir.

Cumhuriyet gazetesine bakıldığında da hemen hemen aynı doğrultuda başlıklarla haberler yaparak ülkede kaos, gerginlik ve çatışma ortamı oluşturmaya devam ettiği görülmüştür. 2003-2004 yıllarında Cumhuriyet gazetesinin yayınlarına bakıldığında, "GENÇ SUBAYLAR TEDİRGİN", “ASKER’DEN SERT UYARI” "AKP’YE BİR UYARI DAHA” "HEPİMİZ KAYGILIYIZ" “AKP’YE LAİKLİK UYARISI”   “AKP’NİN AVANSI BİTTİ” “SAKINCALI KADROLAŞMA” “DANIŞTAY’DA UYARDI” "AKP KADROLAŞMASI HALKI KAYGILANDIRIYOR""REJİM SORUNU YARATILIYOR""HÜKÜMETE ÜÇLÜ UYARI""BAŞBAKAN UYARILDI"  "İKİNCİ KUVAYI MİLLİYE HAREKETİ BAŞLAMALI""AKP AYAĞINI DENK ALSIN" şeklinde başlıklarla darbe zemini oluşturma çerçevesinde yayınlar yaptığı tespit edilmiştir.

Mustafa BALBAY’dan ele geçirilen günlüklerde, İlhan SELÇUK’un Türk Silahlı Kuvvetlerindeki uzantıları olan Şener ERUYGUR’u darbe planları konusunda nasıl ve ne şekilde yönlendirdiği açıkça görülmüştür. 

Mustafa BALBAY’ın notlarında ,16 Ocak 2004 günü İlhan SELÇUK’un Şener ERUYGUR ile yaptığı görüşmede, “Tabii biz sizinleyiz. Siz bir bütün olarak hassassınız... Ama sizi bölünmüş göstermek isteyenler var. Bu çok önemli.” “Ben çok şey yaşadım. 9-11 yaşadık. Yani öyle bir şey olmasın isterim. Bir kez daha biz yenilen tarafta olursak, hiç istemiyorum. Bundan korkuyorum” diyerek endişelerini dile getirdiği, Şener ERUYGUR’un da “Korkunuzu anlıyorum, endişeniz olmasın. Ona dikkat ediyoruz.” diyerek gerekli özeni gösterdiklerini belirtmiştir.

Yine Mustafa BALBAY’ın notlarında,29 Aralık 2002 günü İlhan SELÇUK’un Mustafa BALBAY’la yaptığı görüşmede, “Eğer içte bir çatlama olursa hangi tarafın önde olacağı belli olmaz. Ben bu işlere hep 9 Mart 12 Mart açısından bakıyorum. Ne olacağını kestiremezsin, birden dönenler olur. Zayıf kalan taraf da tasfiye edilir. Ortada henüz bir şey yokken çıkış yapmak yanlış olabilir. Orduyu yalnızlaştırabilir.” diyerek örgütün gerçekleştirmeyi planladığı darbe ile ilgili düşüncelerini ve değerlendirmelerini anlattığı görülmüştür.

Dolayısıyla tüm bu veriler İlhan SELÇUK’un söz konusu darbe planlarında önemli bir rolünün olduğunu, Türk Silahlı Kuvvetleri içerisindeki Ergenekon silahlı terör örgütü mensuplarını bizzat yönetip yönlendirdiği açıkça anlaşılmaktadır.

ASKERİ MÜDAHALEYE  ZEMİN OLUŞTURMA ÇALIŞMALARI


Mehmet Şener ERUYGUR’un Genel Başkanlığını yaptığı ADD Genel Merkezinde yapılan aramalarda ele geçirilen 13 nolu CD içersinde ve Ahmet Hurşit TOLON dan ele geçirilen 3 nolu CD içerisinde, CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU başlıklı (9) adet power point sunumu olduğu görülmüş, bu sunumların yapılan incelemesinde ise, Jandarma Genel Komutanlığı bünyesinde CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU adı altında illegal bir yapı oluşturulduğu ve bu oluşum adı altında, bir taraftan sözde “Yıkıcı, bölücü ve irticai unsurlar” ile mücadele adı altında ülkede DARBE ZEMİNİ oluşturmak için birçok legal-illegal faaliyetler planladıkları, yapılan araştırmalarda da bu faaliyetlerin bir kısmının uygulamaya konulduğu görülmüştür.

         Söz konusu slaytların tamamı incelendiğinde, Cumhuriyet Çalışma Grubunun sözde ülkede irtica tehlikesi varmış şeklinde kamuoyu oluşturmak için değişik faaliyetlerde bulunduğu ve sık sık irtica tehlikesine karşı seminerler ve toplantılar düzenlediği ve bu çerçevede zaman zaman Ergenekon Terör Örgütü bünyesinde faaliyet gösteren sivil toplum örgütleri ile birlikte hareket ettiği, ayrıca sözde irtica ile mücadele adı altında ülkemizin tüm bölgelerinde ve bir çok kamu kuruluşlarında görevli bulunan vatandaşlarımızı siyasi dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre ayrıştırarak fişleme faaliyetlerinde bulunduğu tespit edilmiştir.


ERGENEKON dokümanı incelendiğinde, Ergenekon terör örgütünün temel nihai amaçlarına ulaşmak için kullandığı yöntemlerden birisi de siyaset dünyasına yön verilmesi faaliyetidir. Söz konusu slaytların devam eden incelemelerinde, Cumhuriyet Çalışma Grubu bir taraftan ülkede irtica tehlikesi varmış şeklinde kamuoyu oluşturmaya çalışırken diğer taraftan da AKP’ye yönelik siyasi çalışmalar  yaptığı görülmüştür. 

         Dolayısıyla Cumhuriyet çalışma grubunun faaliyetlerine bakıldığında, bir taraftan ülkede irtica tehlikesi var şeklinde kamuoyu oluşturarak planladıkları darbeye zemin hazırlamaya çalışırken, diğer taraftan da mevcut hükumeti bölüp parçalayıp darbe planları çerçevesinde ülkede siyasi istikrarsızlık meydana getirmeyi hedefledikleri anlaşılmaktadır.

 
Cumhuriyet Çalışma Grubunun kuruluşu, teşkilatlanması, amaçları ve faaliyetlerinin daha iyi anlaşılabilmesi için ele geçirilen power point sunumlarının içerikleri ayrıntılı olarak sırası ile anlatılacaktır.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU

1. CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBUNUN KURULUŞ GEREKÇESİ 


Cumhuriyet Çalışma Grubunun Teşkilat ve Faaliyetleri başlıklı sunumda; Cumhuriyet Çalışma Grubunun Yıkıcı, bölücü ve irticai unsurlar ile bunların uzantılarının, Türkiye Cumhuriyeti devletine karşı giriştikleri eylem ve faaliyetlerine karşı;

-Toplumsal refleksi harekete geçirmek, 

-Dezenformasyon ile mücadele etmek,

-Özel istihbarat bilgilerini üretmek, kullanmak ve arşivlemek, 

-Kurum kimliği adı altında yapılması mahzurlu olan ve fakat yapılması gereken eylem ve faaliyetleri organize etmek maksadıyla, “Jandarma Genel Komutanın emirleri” ile “Bizatihi kontrol ve denetimleri” altında görev yapmak üzere kurulduğu belirtilmektedir.



Fakat Cumhuriyet çalışma grubunun kuruluş gerekçesindeki “Kurum kimliği adı altında yapılması mahzurlu olan ve fakat yapılması gereken eylem ve faaliyetleri organize etmek” ibaresinden de söz konusu oluşumun tamamen illegal bir yapılanma olduğu açıkça anlaşılmaktadır.


 Dolayısıyla söz konusu çalışma grubunun, dönemin Jandarma Genel Komutanı Mehmet Şener ERUYGUR ve Levent ERSÖZ tarafından, görev yaptıkları birimde, devletin kendilerine tahsis ettiği imkan ve yetkileri  kullanarak tamamen ERGENEKON terör örgütünün amaç ve hedefleri doğrultusunda illegal olarak oluşturdukları bir yapılanma olduğu anlaşılmaktadır. 

2. CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBUNUN TEŞKİLAT YAPISI

Cumhuriyet Çalışma Grubu Teşkilatı başlığı altında, “J.Gn.K.-Kur. Bşk.-İsth. Bşk.-Pl.Koor. ve Güv. D. Bşk.-İsth. Ynt. Ş.” şeklinde alt alta şematize edildiği, son olarak ta “İsth. Ynt. Ş.” başlığı altında oluşturulan birimler ve görevli sayısının belirtildiği görülmüştür.

Ayrıca konu ile ilgili ADD Genel Merkezindeki, Genel Başkan Odasında yapılan aramalarda ele geçirilen (6) Nolu CD  içerisinde “DISKIM\İSTH YÖNETİM ŞUBE TEŞKİLAT\YNT Ş ANDIÇ ÜST YAZI.doc  da yer alan Jandarma Genel Komutanlığının Hizmete Özel ibareli İstihbarat Yönetim Şube Müdürlüğünün Teşkili konulu 15 sayfalık  yazışma belgelerinde, Cumhuriyet Çalışma Grubunun hayata geçirilmesi ve içerisinde faaliyetlerini yürütebilmesi amacıyla “Özel Arşiv ve İstihbarat Kayıtları Şube Müdürlüğü’ nün kurulması için komuta katı onayı alındığı, ancak 2003-2012 Kuvvet Yapısı Planı revizesinin Genelkurmay Başkacılığınca onaylanmamış olması nedeniyle bahse konu Şube’nin kurulamadığı belirtilmiştir. 

Bunun üzerine Jandarma Genel Komutanının emirleri doğrultusunda  Özel Arşiv ve İstihbarat Şube Müdürlüğü’nün adının, faaliyetlerini deşifre etmemesi maksadıyla İSTİHBARAT YÖNETİM ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ olarak değiştirildiği ve 07 Ekim 2003 tarihinde geçici görevlendirmeyle faaliyete başladığı tespit edilmiştir.

Yine bu belgelerde İstihbarat Yönetim Şube Müdürlüğü emrine görevlendirilen personel listesinde, J.Kur.Kd. Bnb. Mustafa KOÇ, ‘un isminin de yealdığı belirlenmiştir.

Dolayısıyla elde edilen bu bilgilerden, Cumhuriyet Çalışma Grubunun faaliyetlerini Jandarma genel Komutanlığı Planlama Koordinasyon ve Güvenlik Daire Başkanlığı bünyesindeki İstihbarat Yönetim Şubesinde gerçekleştirdiği açıkça anlaşılmaktadır.


CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBUNUN GÖREV VE FAALİYETLERİ BAŞLIĞI ALTINDA;


Cumhuriyet Çalışma Grubunun 2003–2004 döneminde icra edeceği faaliyetlerin şematize edilerek belirtildiği, bu faaliyetlerin ise, Görsel Faaliyetler, Yazılı Faaliyetler, İnternet Faaliyetleri, Akademik Faaliyetler, İdari Faaliyetler ve Sanatsal Faaliyetler başlıkları altında planlandığı,  

Görsel Faaliyetler başlığı altında, afiş çalışması, basınla irtibat ve bilgilendirme çalışması, gazete-bildiri çalışması, reklam panosu çalışması, lazer ışık demeti çalışması faaliyetlerinin planlandığı görülmüştür.


Yazılı faaliyetler başlığı altında, 100.000 mektup çalışması ve 50.000 sms çalışması faaliyetlerinin planlandığı ,


İnternet Faaliyetleri başlığı altında, web sayfaları çalışması ve internette reklam çalışması faaliyetlerinin planlandığı ,


Akademik Faaliyetler başlığı altında, İrticai faal.müc. sempozyumu, ünv.bil.çal.“aydınlarla yüzyüze...!” faaliyetlerin planlandığı ,


İdari Faaliyetler başlığı altında, Arma dergisinin KRK. svy.de dağıtımı çlş., blg. K.lıkları İrtica ile mücadele semineri ve irt.faal.müc . açısından il ve ilçelerin sınıflandırılması çalışması faaliyetlerinin planlandığı ,


Sanatsal Faaliyetler başlığı altında ise, Cumhuriyet slayt gösterisi ve “şeriatın kestiği parmak” foto.serg. faaliyetlerinin planlandığı görülmüştür.


GÖRSEL FAALİYETLER KAPSAMINDA;

AFİŞ ÇALIŞMASI: Afiş Çalışmasının amacının, Jandarma Genel Komutanlığı personeli ve yurt sathındaki vatandaşları irticai faaliyetler konusunda görsel etki yaratacak afişlerle bilinçlendirmek ve bilgilendirmek olduğu belirtilmiştir.


Bu kapsamda; 4 grup çalışma hazırlandığı, 1.Grup çalışmada Cumhuriyet ve Şeriat Yönetiminin 4 alanda (kıyafet, yaşam, adalet ve eğitim) yorumsuz olarak işlendiği, 2. Grup çalışmada kadının sosyal yaşamdaki yeri, eğitim ve yaşam konularını ihtiva edecek şekilde yorumlu mukayeseli afiş çalışması yapıldığı, 3. Grup çalışmada “İrticacılar ne yapmak istiyorlar…” Konulu afiş çalışmasının yapıldığı, 4. Grup çalışmada ise “irtica ve Mürteci ne demektir” konulu afiş çalışmalarının yapılacağı belirtilmiştir.


BASINLA İRTİBAT VE BİLGİLENDİRME ÇALIŞMALARI: Basınla İrtibat ve Bilgilendirme Çalışmalarının amacının; Ulusal birlik ve laik demokratik Cumhuriyetin korunması konusunda duyarlı, nitelikli ve sağduyu sahibi basın mensuplarından istifade ile irticai ve bölücü tehdidin ulaştığı boyutu ortaya koymak ve kamuoyunu bilgilendirmek suretiyle mücadeleyi geniş bir yelpazeye taşımak olduğu belirtilmiştir.


GAZETE BİLDİRİ ÇALIŞMALARI:
Gazete Bildiri Çalışmalarının amacının, yurt genelindeki vatandaşların irticai faaliyetler konusunda görsel etki yaratacak şekilde hazırlanan spot bildiriler ile bilinçlendirmek olduğu belirtilmiştir.


REKLAM PANOSU ÇALIŞMALARI:
Reklam Panosu Çalışmalarının amacının, yurt genelindeki vatandaşları irticai faaliyetler konusunda görsel etki yaratacak şekilde hazırlanan spot mesajlar ile bilinçlendirmek olduğu belirtilmiştir.


LAZER IŞIK DEMETİ ÇALIŞMASI:
Lazer Işık Demeti Çalışmasının amacının, metropollerdeki vatandaşların, göze hitap edecek ışıklı mesaj çalışması ile irticai faaliyetler konusunda görsel etki yaratacak şekilde bilinçlendirmesi olduğu belirtilmiştir.


YAZILI FAALİYETLER KAPSAMINDA;


100.000 MEKTUP ÇALIŞMASI: 100.000 Mektup Çalışmasının amacının, üst düzey bürokrat ve teknokratlar ile siyasi alanda toplumda tanınan şahıslar, gazeteciler, tanınmış sanayici ve iş adamları, sivil toplum örgütlerinin üst düzey yöneticileri, meslek kuruluşları gibi toplumda önemli ve özellik arz eden alanlarda görevli kurum, kuruluş ve kişileri bilgilendirmek ve bilinçlendirmek olduğu ifade edilmiştir.


50.000 SMS(KISA MESAJ) ÇALIŞMASI:
50.000 SMS(Kısa Mesaj) Çalışmasının amacının, toplumda önem ve özellik arz eden alanlarda görevli kurum, kuruluş ve kişileri bilgilendirmek ve bilinçlendirmek olduğu belirtilmiştir.


İNTERNET  FAALİYETLERİ KAPSAMINDA;


WEB SAYFASI ÇALIŞMASI:
Web Sayfası Çalışmasının amacının, irticai, yıkıcı ve bölücü odakların gerçek yüzünü kamuoyuna göstermek ve bu maksada yönelik yazılı, sesli ve görüntülü bilgi ve belgelerin sunulması olduğu belirtilmiştir.


İNTERNETTE REKLAM ÇALIŞMASI: İnternette Reklam Çalışmasının amacının, çok kullanılan sitelerde Yüce Atatürk’ü ve Cumhuriyet’in erdemlerini anlatan mesajlar vermek olduğu belirtilmiştir.


AKADEMİK  FAALİYETLER KAPSAMINDA;


İRTİCAİ FAALİYETLERLE MÜCADELE SEMPOZYUMU: İrticai Faaliyetlerle Mücadele Sempozyumu çalışmasının amacının, yıkıcı, bölücü ve irticai faaliyetlerle ilgili olarak akademik çevrelerden istifade edilerek sivil toplum örgütleri, üniversiteler, kurum temsilcilerinin katılımı ile Ankara’da bilimsel bir toplantı icra etmek ve basın yoluyla konuyu kamuoyuna taşımak olduğu belirtilmiştir.


AYDINLARLA YÜZYÜZE…. ÇALIŞMASI:
Aydınlarla Yüzyüze…. Çalışmasının amacının, yıkıcı, bölücü ve irticai faaliyetlerle ilgili olarak akademik çevrelere, yerel yönetimler ve bölgesel kuruluşlara, üniversitelerden görevlendirilecek öğretim üyeleri vasıtasıyla yapılacak seminer ve konferans çalışmaları ile bilgi vermek, yapılan akademik çalışmalar hakkında yerel, bölgesel ve ulusal basın marifetiyle kamuoyunu bilgilendirmek olduğu belirtilmiştir.


İDARİ  FAALİYETLER KAPSAMINDA;


İRTİCAİ FAALİYETLERLE MÜCADELE SEMİNERİ: İrticai Faaliyetlerle Mücadele Semineri çalışmasının amacının, yıkıcı, bölücü, irticai faaliyetler kapsamında askeri personeli bilgilendirmek ve bilinçlendirmek, güncel bilgileri personele vermek ve örgütlerin sızmalarına karşı personeli eğiterek korumak olduğu belirtilmiştir.


İL VE İLÇELERİN SINIFLANDIRILMASI ÇALIŞMASI: İl ve İlçelerin Sınıflandırılması çalışmasının amacının, irticai faaliyetler açısından bölgesel tehditleri ortaya koymak, özellikle il ve ilçelerin durumunu netleştirmek suretiyle bilgilendirme ve bilinçlendirme faaliyetlerini yönlendirmek, çalışmalarda sıklet merkezi yapmak olduğu belirtilmiştir.


SANATSAL FAALİYETLER KAPSAMINDA;


ATATÜRK SLAYT GÖSTERİSİ ÇALIŞMASI: Atatürk Slayt Gösterisi Çalışmasının amacının, M.Kemal ATATÜRK’ün yaşamından kesitler sunan fotoğraflar ile O’nun yaşamı boyunca Türk toplumunda yarattığı değişimi, çağdaşlaşmayı ve gelişimi anlatmak olduğu belirtilmiştir.


FOTOĞRAF SERGİSİ ŞERİATIN KESTİĞİ PARMAK….. ÇALIŞMASI: Fotoğraf Sergisi Şeriatın Kestiği Parmak….. çalışmasının amacının, şeriat yönetiminin uygulamaları konusunda vatandaşları bilgilendirmek ve bilinçlendirmek olduğu belirtilmiştir. 


SANATSAL ETKİNLİKLER ÇALIŞMALARI: Sanatsal Etkinlikler çalışmalarının amacının, geniş kitlelerin katılımı ile icra edilen sanatsal faaliyetlere dâhil olunması ve bu faaliyetler kapsamında hedef kitlelere mesaj vermek olduğu belirtilmiştir.


CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBUNUN GELECEĞE DÖNÜK PERSPEKTİFLERİ BAŞLIĞI ALTINDA;


CUMHURİYET PLATFORMU OLUŞTURULMASI: “Cumhuriyet Çalışma Grubu” tarafından oluşturulan projeleri, bireysel ve kurumsal bakımdan tümüyle geride bulunarak, sağduyu sahibi laik ve Atatürkçü kesimi ve sivil toplum kuruluşlarını harekete geçirmek suretiyle icra etmek maksadıyla Cumhuriyet Platformu Oluşturma çalışmalarımız devam etmektedir.” ibarelerinin olduğu görülmüştür.


ULUSAL BİRLİK DERNEKLERİ OLUŞTURULMASI: “Terör Örgütleri ve yabancı istihbarat örgütlerinin siyasallaşma olarak adlandırılan kürtçülük ve bölücülük faaliyetlerine karşı; doğu illerinde yaşayan ulusal birlikten yana, orta sınıf zenginler ve ileri gelenler teşvik edilerek, her il ve hatta ilçede  Ulusal Birlik Dernekleri kurulması planlanmaktadır” ibarelerinin olduğu görülmüştür.


MAHALLİ İDARELER GENEL SEÇİMLERİ: Mahalli İdareler Genel Seçimleri Kapsamında; “Mahalli İdareler Genel Seçimlerinde yurt genelinde AKP’nin, Doğu ve Güneydoğu Anadolu’da DEHAP’ın muhtemel başarılarını engellemek maksadıyla;


-Merkez sağda alternatif bir partinin güçlendirilmesi,


-AKP ve DEHAP’a karşı seçim ittifakı yapılması projeleri üzerinde çalışılmaktadır” ibarelerinin olduğu görülmüştür.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBUNCA 2003-2004 DÖNEMİNDE İCRA EDİLECEK FAALİYETLER

(MALİ-TASLAK)


Söz konusu power point sunumunda, Cumhuriyet Çalışma Grubunun 2003-2004 döneminde gerçekleştirmeyi planladığı faaliyetler ve bu faaliyetlerin sürelerinin, çalışma periyotlarının, maksatlarının, uygulama metotlarının, koordinesinin ve maliyetlerinin belirtildiği görülmüştür.


İlk sunuda öncelikle, daha önceki sunuda olduğu gibi Cumhuriyet Çalışma Grubunun 2003–2004 döneminde icra edeceği faaliyetlerin şematize edilerek belirtildiği, bu faaliyetlerin ise, Görsel Faaliyetler, Yazılı Faaliyetler, İnternet Faaliyetleri, Akademik Faaliyetler, İdari Faaliyetler ve Sanatsal Faaliyetler başlıkları altında planlandığı, bu başlıklar altında da yukarıda belirtilen diğer alt başlıkların belirtildiği görülmüştür. 

GÖRSEL FAALİYETLER KAPSAMINDA;


AFİŞ ÇALIŞMASI: Afiş Çalışmalarının, ayda bir olmak üzere 4 ay süre ile ayda bir yapılacağı, Uygulama metodu olarak, bahse konu afişlerin J.Gn.K.lığı personeli ve vatandaşların bilgisine sunulacak şekilde asılacağı, söz konusu faaliyetin Birlik Komutanlıklarınca yürütüleceği, azami etki yaratacak şekilde destekleneceği, bu afişlerin halka ulaşmasında çeşitli etkinliklerden istifade edileceği belirtilmiştir. 

Söz konusu çalışmanın, Hareket ve İstihbarat Başkanlıkları ile Jandarma Genel Komutanlığına bağlı ana ast birlikler tarafından koordine edileceği, bu afişlerin özel firmada bastırılması halinde; 60.000 Adet için yaklaşık olarak 6500-7000 YTL ye mal olacağı belirtilmiştir. 


BASINLA İRTİBAT VE BİLGİLENDİRME ÇALIŞMALARI: Basınla İrtibat ve Bilgilendirme Çalışmalarının, 1 yıl boyunca ve sürekli yapılacağı, Uygulama metodunun ise, merkezi olarak hazırlanan ve kamuoyu ile paylaşılması uygun mütalaa edilen bilgi ve belgelerin güvenilir basın mensupları aracılığı ile kamuoyuna duyurulacağı, hazırlanan bilgi ve belgelerin Türkiye ve Avrupa’da baskı yapan geniş dağıtım alanına sahip yüksek tirajlı gazetelerde görev yapan basın mensuplarına, gizlenmiş güvenilir elemanlar ve/veya belirlenmiş sivil toplum örgütleri tarafından ulaştırılacağı anlatılmaktadır. Bunları uygularken angaje edilecek basın mensuplarının kimlikleri, özellikleri, hassasiyetleri ve zafiyetlerinin önceden tespit edileceği, çalışılacak basın mensuplarının biyografik istihbaratının en ince ayrıntısına kadar yapılacağı ve bu çalışmaların Hareket ve İstihbarat Başkanlıkları tarafından koordine edileceği belirtilmiştir.


GAZETE BİLDİRİ ÇALIŞMALARI: Gazete Bildiri Çalışmalarının; 4 ay süre ile ayda bir yapılacağı, Uygulama metodunun ise, merkezi olarak hazırlanan spot bildirilerin Türkiye’de ve Avrupa’da baskı yapan geniş dağıtım ağına sahip yüksek tirajlı gazetelerde gizlenmiş güvenilir elemanlar ve/veya sivil toplum örgütleri vasıtasıyla tam sayfa olarak yayınlatılması şeklinde olacağı, 


Söz konusu çalışmanın Hareket ve İstihbarat Başkanlıkları tarafından koordine edileceği, bu çalışmanın Türkiye’de tam sayfa halinde yayınlatılmasının maliyetinin yaklaşık olarak 20.000 YTL olduğu ancak yüksek tirajlı gazetelerde ulusal baskı maliyetinin 100.000 YTL ve üzerine çıkacağı belirtilmiştir. 


REKLAM PANOSU ÇALIŞMASI: Reklam Panosu Çalışmasının, 1 yıl süre ile haftada bir yapılacağı, Uygulama metodunun ise, merkezi olarak hazırlanan spot mesajlar, başta metropol ilçe belediyeleri olmak üzere nüfusu yoğun belediye başkanlıklarınca işletilen reklam panolarında, gizlenmiş güvenilir elemanlar ve/veya belirlenmiş sivil toplum örgütleri vasıtasıyla yayınlatılması şeklinde olacağı, söz konusu belediyelerin belirlenmesinde güncel siyasi kriterlerin esas alınacağı belirtilmiştir.


Söz konusu çalışmanın Hareket ve İstihbarat Başkanlıkları tarafından gerçekleştirileceği, maliyetinin hesaplanmasında ise; günlük olarak ya da saat hesabıyla belirlenen maliyetlerin belediyelerin işletme politikasına göre değiştiği belirtilerek örnek olarak Kızılay Merkezdeki reklam panolarının saat başı maliyetinin 1000-2000 YTL olduğu belirtilmiştir.


LAZER IŞIK DEMETİ ÇALIŞMALARI: Lazer Işık Demeti Çalışmalarının, Yıl boyunca, önemli gün ve geniş katılımlı sosyal organizasyonlarda yapılacağı, uygulama metodunun ise, merkezi olarak hazırlanan mesajların başta metropol iller olmak üzere Bölge Komutanlıkları koordinatörlüğünde görsel etkiyi azami yaratacak alanlarda kullanılmak üzere spot mesajların lazer ışık demetleri halinde havaya yansıtılması şeklinde olduğu belirtilmiştir. 


Söz konusu çalışmanın, Hareket ve İstihbarat Başkanlıkları tarafından koordine edileceği, bahse konu çalışmada kullanılacak teknik cihazların satın alınabileceği veya kiralanabileceği, satın alınması halinde cihazın maliyetinin 15.000 Dolar olduğu, cihazın satın alınması halinde istenilen bölgeye gönderilmesi ve uygulamanın farklı bölgelerde icrasına imkan sağlanacağı, kiralama yönteminde ise süre, mesajın uzunluğu, görüntü yüksekliği gibi faktörlerin fiyatın belirlenmesinde etken olduğu ve bu yöntemde, çalışmanın metropol illerin dışında uygulanmasının imkanının bulunmadığı ifade edilmektedir. 


YAZILI FAALİYETLER KAPSAMINDA;


100.000 MEKTUP ÇALIŞMASI: 100.000 Mektup Çalışmasının, Yıl boyunca her ay 10.000 Mektup şeklinde yapılacağı, uygulama metodunun ise, merkezi olarak hazırlanan mektupların kaynağı belli olmayacak şekilde tespit edilen kurum, kuruluş ve şahısların adreslerine elektronik posta vasıtası ve manüel ortamda gönderilmesi şeklinde olacağı belirtilmiştir. 

Söz konusu çalışmanın, Harekat ve İstihbarat Başkanlıklarınca koordine edileceği ve bu projenin maliyetinin, PTT aracılığı ile 25.000 YTL, elektronik posta ile 15.000 YTL’ ye mal olacağı belirtilmiştir

50.000 SMS ÇALIŞMASI: 50.000 SMS Çalışmasının, Yıl boyunca her ay 5.000 SMS şeklinde yapılacağı, uygulama metodunun ise, merkezi olarak hazırlanan mesajların kaynağı gizlenmiş şekilde, tespit edilen kurum, kuruluş ve şahısların adreslerine telefon, telefon-internet vasıtasıyla gönderilmesi şeklinde olacağı ifade edilmektedir. 


Söz konusu çalışmanın, Hareket ve İstihbarat Başkanlıkları tarafından koordine edileceği, maliyetinin ise 10.000-15.000 YTL arasında olacağı belirtilmiştir.


İNTERNET FAALİYETLERİ KAPSAMINDA;


WEB SAYFASI ÇALIŞMASI: Web Sayfası Çalışmasının, Yıl boyunca ve devamlı surette yapılacağı, bu çalışmada  uygulama metodunun, merkezi olarak hazırlanan web sayfasının bilgisayar ortamında MI.ve Tek.D. Başkanlığına gönderilerek bu başkanlıkça formatlanan ve kriptolanan web sayfasının kaynağı belli olmayacak şekilde iletişim hattına sokulması ve bu hattın sisteme giren herkese açık bir şekilde faaliyet göstermesi şeklinde olacağı belirtilmiştir. Ayrıca bu sistemin kamufle edilmiş şekilde çalışmasının zorunlu olduğu, sistemin devamlılığı ve etkinliği açısından mutlaka yapılması gereken hususların bulunduğu ifade edilmiştir. Bu hususların;


-MEBS Başkanlığı’nın imkan ve kabiliyetlerinden yararlanarak özel bir web sayfası hazırlanması,


-Hazırlanan sayfada yer alması kararlaştırılan konuların ayrı bir ekip tarafından derlenmesi ve değerlendirilmesi gerektiği,


-Bu sayfanın internet şebekesine dahil olabilmesi için gizli bir “accounter” tarafından yeterli bir ilan ve ilgi çekici isim alınması gerektiği,


-Bu sayfanın reklamı yapılarak arama motoruna kayıt edilmesinin sağlanması,


-Muhtemel saldırılara ve “hacker” faaliyetlerine karşı korunması maksadıyla teknik düzeyde gerekli tedbirlerin MI ve Tek.D.Başkanlığınca alınması ve uygulanması gerektiğinin olduğu görülmüştür. 


Bahse konu çalışmanın Hareket, İstihbarat ve MEBS Başkanlıkları tarafından koordine edileceği, ayrıca ayrıntılı maliyet analizinin yapılmakta olduğu belirtilmiştir.


İNTERNETTE REKLAM ÇALIŞMASI: İnternette Reklam Çalışmasının, Yıl boyunca ve devamlı surette yapılacağı, bu çalışmada  uygulama metodunun, ziyaretçi sayısı en yüksek olan web sayfalarının belirlenerek bu sayfaların dikkat çekecek alanlarına spot mesajlarla reklam vermek şeklinde olacağı belirtilmiştir. 


Bahse konu çalışmanın koordinesinin İstihbarat ve Harekat Başkanlıkları tarafından yapılacağı ve çalışmanın maliyetinin reklamın tasarımına, içeriğine ve süresine göre değişeceği ifade edilmiştir.


AKADEMİK FAALİYETLER KAPSAMINDA;


İRTİCAİ FAALİYETLERLE MÜCADELE SEMPOZYUMU: İrticai Faaliyetlerle Mücadele Sempozyumunun, (2) gün süre ile Heyet-i Temsiliye’nin Ankara’ya gelişi olan 27 Aralık 2003 tarihinin düşünüldüğü, uygulama metodunun ise, Jandarma Genel Komutanlığı koordinatörlüğünde Akademik merkezlerin Ankara ve İstanbul’da bulunan üniversitelerin öğretim üyeleri ile, ilgili kurum ve kuruluş temsilcilerinin katılımı ile bir bölümü basına açık olarak icra edilecek ve sonuç bildirgesi yayınlanacak bir sempozyumun icra edilmesi şeklinde olacağı belirtilmektedir.


Söz konusu çalışmanın Hareket ve Gn.Pl.P. Başkanlıkları tarafından koordine edileceği, maliyetinin ise sempozyumun kapsamına göre değişeceği belirtilmiştir.


ÜNİVERSİTE BİLGİLENDİRME ÇALIŞMALARI: Üniversite Bilgilendirme Çalışmalarının, Yıl boyunca ayda bir şeklinde yapılacağı, uygulama metodunun ise, Jandarma Bölge Komutanlıkları koordinatörlüğünde sorumluluk sahası içerisinde yer alan üniversitelerin katkıları ile irticai faaliyetlerin dünü, bugünü ve yarının içeren bilimsel toplantıların üniversiteler, lise ve dengi okullarda, yerel yönetimlerin katkıları ile kültür merkezlerinde icrası şeklinde olacağı belirtilmiştir. Bahse konu çalışma içerisinde yer alacak öğretim görevlilerinin önceden sağlıklı bir şekilde tespitinin önemli olduğu ve irtibata geçilecek öğretim üyelerinin biyografik istihbaratının yapılacağı anlatılmıştır.


Söz konusu çalışmanın, Hareket ve İstihbarat Başkanlıkları ile Jandarma Bölge Komutanlıkları tarafından koordine edileceği, maliyetinin ise gerçekleştirilecek olan bilimsel faaliyetlerin içeriğine göre belirleneceği belirtilmiştir.


İDARİ FAALİYETLER KAPSAMINDA;


ARMA DERGİSİNİN KARAKOL SEVİYESİNDE DAĞITILMASI: Arma Dergisinin Karakol Seviyesinde Dağıtılması çalışmasının, Yıl boyunca ayda bir şeklinde yapılacağı, uygulama metodunun ise İl Jandarma Komutanlıklarına gönderilen Arma Dergilerinin, Karakol seviyesine kadar dağıtımının sağlanması ve hazırlanan özel eklerin ise yerel kamu kurum ve kuruluşlarda, okullarda ve vatandaşların istifadesine sunulacak ortak mekanlarda kullanılması için gerekli tedbirlerin gerçekleştirilmesi şeklinde olacağı belirtilmektedir. 


Söz konusu çalışmanın, İstihbarat ve Gn.Pl.P. Başkanlıkları tarafından koordine edileceği, Arma dergisinden 2500 Adet basılmış olduğu, her karakola (1) adet gönderildiği takdirde en az 5600 adet basılması gerektiği, vatandaşları bilgilendirmek maksadıyla dağıtımı düşünülür ise en az 12.000 adet basmak gerektiği belirtilmiştir.


BÖLGE KOMUTANLIKLARINDA İCRA EDİLECEK SEMİNERLER: Bölge Komutanlıklarında İcra Edilecek Seminerlerin, Yıl boyunca ve her bölge komutanlığı merkezinde asgari (2) gün süre ile yapılması, uygulama metodunun ise, Bölge Komutanlıkları merkezinde 2003 yılı Eğitim Direktifi kapsamında Erzurum ve Kayseri J.Bölge Komutanlıklarında icrası planlanan İrticai Faaliyetlerle Mücadele Seminerinin yaygınlaştırılarak tüm Bölge Komutanlıkları merkezlerinde tüm Bölge Komutanlığı personelinin katılımının yanında, Bölgeye bağlı İl Jandarma Komutanlıklarının öncelikle İstihbarat Personeli, Ter.Oly. Ks.A.leri, Milli Güvenlik Dersine öğretmen olarak seçilen subaylar ve J.İsth.Okulunda yıkıcı, bölücü ve irticai faaliyetlerle mücadele kursuna tabi tutulan subay/astsubayların iştiraki ile anılan faaliyetin icra edilmesi şeklinde olacağı belirtilmiştir. 


Söz konusu çalışmanın İstihbarat ve Hareket Daire Başkanlığı tarafından koordine edileceği ve katılan personelin miktarı ve merkezden görevlendirilecek personelin günlük harcırahlarının dışında herhangi bir maliyetinin olmadığı ifade edilmiştir.


İRTİCAİ FAALİYETLERLE MÜCADELE AÇISINDAN İL VE İLÇELERİN SINIFLANDIRILMASI:İrticai Faaliyetlerle Mücadele Açısından İl ve İlçelerin Sınıflandırılması Çalışmasının, (2) ay süresince yapılacağı, uygulama metodu olarak da, İl ve İlçelerin Emniyet ve asayişe etki eden kriterleri göz önünde bulundurularak genel bir sınıflandırılmasının yapıldığı ancak irticai faaliyetler açısından herhangi bir sınıflandırmanın olmadığı ifade edilmiştir. Bazı bölgelere, il ve ilçelere süratle yönelebilmek ve bu alanda etkin bir mücadele sürdürebilmek amacıyla il ve ilçelerin sınıflandırılmasının uygun görüldüğü ifade edilmektedir.


Bu proje kapsamında her il ve ilçe sorumluluk sahasında;


-Açılan Kuran Kursu sayısı,


-İmam Hatip Okullarının öğrenci durumu,


-Nüfusa göre cami ve mescit miktarı,


-Camilerde ve mescitlerdeki toplam din görevlisi miktarı,


-İrticai yapılanma maksadıyla yürütülen bölgesel çalışmalar ve bu kapsamda değerlendirilen vakıf, dernek, pansiyon, özel okul, aş evleri gibi faaliyet yürüten kuruluş ve alanlar,


-Üniversite, fakülte, yüksek okullardaki irtica yanlısı öğrenci ve öğretim görevlisi sayısı,


-Bölgesel ve yerel yayın yapan gazete ve dergi sayısı,


-Radyo ve TV miktarı,


-Aşırı sağ ve irticai faaliyetlere meyilli siyasi partilerin aldıkları oy miktarı gibi somut kriterler üzerinden sınıflandırma yapılacağı görülmüştür.


Söz konusu çalışmanın İstihbarat, Harekat ve Gn.Pl.P. Başkanlığı tarafından yapılacağı belirtilmiştir.


SANATSAL FAALİYETLER KAPSAMINDA;


CUMHURİYET SLAYT GÖSTERİSİ: Cumhuriyet Slayt Gösterisi çalışmasının, 1 yıl boyunca, (Cumhuriyet Haftası, 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı, 19 Mayıs Gençlik ve Spor Bayramı Kutlama programları çerçevesinde) (3) hafta olarak planlandığı, 


Uygulama metodunun ise merkezi olarak hazırlanan slaytların Bölge ve İl J.K.lıkları koordinatörlüğünde il ve ilçe seviyesine kadar dağıtılmasının sağlanması, bölgesel televizyonlar ve akademik çevrelerden ve yerel yönetimlerden istifade edilmesi ile çeşitli toplantılarla konunun aktarılması şeklinde olacağı belirtilmiştir. 


Söz konusu çalışmanın İstihbarat, Hrk.ve Gn.Pl.P. Başkanlıklarınca koordine edileceği belirtilmiştir.


ŞERİATIN KESTİĞİ PARMAK FOTOĞRAF SERGİSİ: Şeriatın Kestiği Parmak Fotoğraf Sergisinin, 1 yıl boyunca bir hafta süre ile yapılacağı, bu çalışmada uygulama metodunun, şeriat yönetimi uygulamalarının insan hakları, sosyal yaşam, eğitim, sağlık, kadının sosyal yaşamdaki yeri ve statüsü, adalet, kılık kıyafet gibi alanlarda yansımalarını ortaya koyacak şekilde fotoğraf sergileri açılması şeklinde olacağı anlatılmaktadır. 


Söz konusu çalışmanın, İstihbarat, Harekat ve MEBS Bşk.lıkları tarafından koordine edileceği belirtilmiştir.


SONUÇ OLARAK;

Bahse konu sunumun sonuç bölümünde ise; Cumhuriyet Çalışma Grubu projesinin çok yönlü, çok kapsamlı, etkili koordineli ve dinamik bir proje olduğu, bu projenin hayata geçirilebilmesi ve devamlılığının sağlanabilmesi maksadıyla kısa vadede yapılması gereken hususların;


- “Konunun önemi, özelliği ve gizliliği açısından özel bir çalışma grubunun kurulması ve tüm çalışmaların bu grup tarafından yönlendirilmesinin uygun olacağı ve bu kapsamda sistemin devamlılığı açısından İstihbarat Başkanlığı Planlama Koordinasyon ve Güvenlik Daire Başkanlığı bünyesinde planlanan ve kuvvet yapısı planına aktarılan Özel Arşiv ve İstihbarat Kayıtları Şubesinin kadrosuz olarak faaliyete geçirilmesi”,


- Kadrosuz olarak faaliyete geçmesi teklif edilen Özel Arşiv ve İstihbarat Kayıtları Şubesinin bünyesinde asgari mesleki açıdan temayüz etmiş  (2) kurmay subay, güvenilir (2) sınıf subayı, (2) astsubay ile kayıt, derleme, analiz ve değerlendirme çalışmalarında sistemin alt yapısında kullanılacak toplam (6) uzman sivil memur ve (2) V.H.K.İ.’nin İstihbarat Başkanlığı bünyesine atandırılması,


-Özel web sayfası tasarımının MEBS. Başkanlığınca süratle hazırlanarak İstihbarat Başkanlığına tesliminin sağlanması,


-İrtibata geçilecek Sivil Toplum Örgütleri, akademisyenler, bölgesel ve ulusal alanda faaliyet gösteren gazete ve gazetecilerin özel bir ekip tarafından angaje edilmesi,


-Olası saldırıları salmak ve özel web sitesini kurmak maksadıyla Ml.ve Tek.D.Başkanlığı bünyesine asgari (6) adet Bilgi İşlem Uzmanının alınması,


-Tüm bu faaliyetlerin planlanması için başlangıç olarak asgari 200.000 ABD Doları kaynak ayrılması gerektiği belirtilmiştir.

Ayrıca Özel Arşiv ve Kayıtları Şube Müdürlüğünün kurulması ve düşünülen faaliyetlerin bu şube tarafından yürütülmesi halinde; merkezi kontrol, sevk ve idare, koordine, takip ve icra açısından faaliyetlerin daha etkin yürütülebileceğinin değerlendirildiği belirtilmektedir.


Son olarak Jandarma Genel Komutanlığına bağlı Planlama Koordinasyon Güvenlik ve Daire Başkanlığı’na bağlı birimlerin gösterildiği bir şema ile sunumun bitirildiği görülmüştür.


DEĞERLENDİRME: 
Bu noktaya kadar Cumhuriyet Çalışma Grubunun kuruluşu, teşkilatlanması, planlı faaliyetleri ve bu faaliyetlerin nasıl, ne şekilde ve hangi yöntemlerle uygulanacağı, geleceğe dönük perspektifleri ve bu çalışmaların maliyetinin neler olduğu belirtilmiştir.


Cumhuriyet Çalışma grubunun kuruluşu, teşkilatlanması, faaliyetleri, geleceğe yönelik perspektifleri ve bu çalışmaların ekonomik maliyetlerine ve bu maliyetlerin nasıl karşılandığına bakıldığında, şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’un Jandarma Genel Komutanı olduğu dönemde, devletin kendisine verdiği imkan ve yetkileri tamamen kötüye kullanarak ERGENEKON Terör örgütünün amaç ve hedefleri doğrultusunda kullandığı ve örgütün amaçları doğrultusunda görev yaptığı kurum içerisinde, diğer şüphelilerle birlikte illegal bir yapılanma oluşturduğu ve bu yapılanma ile örgütün temel hedef ve yöntemlerinden birisi olan ülkede askeri müdahaleye  zemin oluşturma faaliyetlerini sürdürdüğü, tüm bu faaliyetleri de yine emir ve kontrolünde olan devletin ödeneklerinden yaptığı,planlarda gizliliğin öne çıkarılarak,gönderilecek mektup ve sms’lerin kaynağının gizleneceği,yine televizyon,gazete ve panolarda yapılacak propagandaların gizlenmiş güvenilir elemanlar veya kendilerinin belirledikleri sivil toplum kuruluşlarınca yapılmasısının  detaylandırıldığı anlaşılmaktadır..


Bundan sonraki sunumlarda ise Cumhuriyet Çalışma Grubunun planladığı eylem ve faaliyetlerin nasıl ve ne şekilde gerçekleştirildiğinin anlatıldığı görülmüştür.


CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU DEVRE RAPORU–6

                                              (01 ARALIK 2003)


1 Aralık 2003 tarihli Cumhuriyet Çalışma Grubunun Devre raporunda, Mahalli Genel Seçimler Öncesi Ortamın Şekillendirilmesi, Vakit GazetesiSaldırılarına Karşı Uygulanabilecek Hareket Tarzları, Doğu ve Güneydoğu’da Ulusal Birliği Güçlendirmek Maksadıyla İcra Edilecek Faaliyetlerin anlatıldığı görülmüştür.


Mahalli Genel Seçimler öncesi ortamın şekillendirilmesi başlığı altında, merkez sağda alternatif bir partinin yaratılamaması halinde AKP’nin seçimden fazlasıyla güçlenerek çıkacağı, ANAP liderinin merkez sağ partilere ve gizli olarak DYP’ne birleşme talebinde bulunduğu, Bu yönde alınan bilgilere rağmen, taraflardan birinin desteklenmemesi halinde birleşmenin gerçekleşmeyeceği” belirtilmiştir.


Ayrıca Partilerin son 10 yılda yapılan seçimlerde aldıkları sonuçların ayrıntıları ile incelendiği, DYP, ANAP ve MHP’nin parti yönetiminde görev alan kadroları ve İl Başkanı seviyesine kadar tespit edildiği,
Partide söz sahibi kişilerin biyografik istihbaratlarının yapıldığı belirtilmiştir.


Devam eden slaytlarda ANAP Genel Başkanı Ali Talip ÖZDEMİR ve ANAP’lı Nesrin NAS hakkında yapılan biyografik istihbarat çalışmalarından bahsedildiği, sonuç bölümünde ise ANAP ve DYP Genel Başkanlarının biyografik istihbaratlarına göre durumları değerlendirildiğinde, DYP Genel Başkanının daha güvenilir olduğu, bu nedenle M. AĞAR’ın desteklenmesi gerektiği, Mahalli Genel Seçimlerden önce DYP ve ANAP’ın DYP çatısı altında birleşmeleri, birleşme kısa vadede mümkün olmaz ise Mahalli Genel Seçime ittifak ile girilmesinin sağlanması gerektiği, ayrıca  kısa vadede, sayıları 55’i bulan DYP kökenli AKP milletvekillerinden mümkün olduğu kadar çoğunun Mahalli Genel Seçimden önce DYP’ye transfer edilmesi, bu sayede DYP’nin mecliste grup kurmasının sağlanması gerektiği belirtilmiştir.


Ayrıca İstanbul’da Ali Müfit GÜRTUNA’nın DYP’ye angaje edilmesi, Ankara’da İ.Melih GÖKÇEK ile R.T. ERDOĞAN arasındaki güvensizlik ortamından istifade edilerek, İ.Melih. GÖKÇEK’in saf dışı edilmesi ve Turgut ALTINOK’un DYP’ye angaje edilmesi, Diğer illerde de aday şahsiyeti bazında benzer çalışmaların yapılması gerektiği,


R.T. ERDOĞAN ve hükumetinin laiklik ve dinsel temelli argümanlar yerine;  Kamu Yönetimi Yasa Tasarısının ulusal birliğimizi ve üniter yapımızı tehdit eden durumu,  Irak, Kıbrıs, Yunanistan ve Ermenistan politikalarındaki gayri milli yaklaşımlar,   Uzan grubuna yönelik tutumdaki sapmalar,  Etnik köken ayrımcılığı yapması ve gayri ahlaki tutum ve davranışları kullanılarak kamuoyunda küçük düşürülmesinin önem arz ettiği belirtilmiştir.


Vakit gazetesinin saldırılarına karşı alınacak tedbirlerin ise legal ve illegal faaliyetler olmak üzere 2 ayrı başlık altında belirtildiği,


Legal faaliyetler başlığı altında, Gazetenin MİT ve İngiliz istihbaratı tarafından kullanıldığı yönünde teyide muhtaç bilgilerin alındığı, bu nedenle gazete yönetiminin ve yazarlarının arkasında kimler olduğunun tespit edilmesi gerektiği, bu çerçevede Bunların özel yaşamları ve aile ilişkilerinin teknik takibe alınması gerektiği, ayrıca devlet kuruluşları, kamu yöneticileri ve siyasetçiler ile ilişkilerinin tespit edilerek deşifre edilmesi gerektiği, her gün Adli Müşavirlikçe gazete taranarak suç unsuru tespit edilen haber ve yorumların İsth. Ynt. Ş. Md.lüğüne bildirilmesi, tespit edilen suç unsurları doğrultusunda ilgili kişi, kurum ve STK’larının, duruma göre açık veya kapalı olarak uyarılması ve dava açmalarına öncülük edilmesi gerektiği, bu şekilde organize edilen yoğun davalarla gazetenin çalışamaz hale getirilmesi gerektiği, gazetenin, Remix projesi de dahil olmak üzere Mali ve Teknik D. Bşk.lığının imkan ve kabiliyetleri kullanılarak çok yönlü takibe alınması, vergi, mali durum, ahlaki durum ve diğer ticari faaliyet ve ilişkilerinin de takibe alınarak, işlem yapılması ve elde edilen bilgilerin kamuoyuna sızdırılması gerektiği, ayrıca gazetenin ilgi ve iltisaklarına ilişkin elde edilecek bilgiler bir gazete de yayınlanarak, iki gazete arasında yaratılacak polemikten istifade edilmesi gerektiği, www.vatansever.com sitesi hizmete açıldıktan sonra bu siteden gazetenin deşifre edilmesinin uygun olduğu anlaşılmıştır.


İllegal faaliyetler başlığı altında ise, Gazete dağıtım sistemi ve dağıtım şirketi takibe alınarak, dağıtım araçlarına yönelik eylem yapılması, gazetenin baskıya girdiği akşam saatlerinde, gazete binasının elektrik, gaz, yangın güvenliği gibi alanlarına yönelik saldırı ve sabotajlarda bulunulması, ayrıca adam kaçırma, tehdit, darp gibi yollara başvurulması yöntemlerinin, uygulanabilir ve etkin hareket tarzları olarak değerlendirildiği belirtilmiştir. 


Doğu ve Güneydoğudaki vatandaşlarımıza yönelik faaliyetlerinde legal faaliyetler ve illegal faaliyetler olmak üzere iki ayrı başlık altında belirtildiği,


Legal Faaliyetler başlığı altında, Terör Örgütleri ve yabancı istihbarat örgütlerinin siyasallaşma olarak adlandırılan kürtçülük ve bölücülük faaliyetlerine karşı, doğu illerinde yaşayan ulusal birlikten yana, orta sınıf zenginler ve ileri gelenler teşvik edilerek, her il ve hatta ilçede Ulusal Birlik Dernekleri kurulması gerektiği, bu örgütlenmeyi Cumhuriyet çalışma grubunun yönlendirmesi, J. Blg. ve İl J. komutanlarının desteği ile bölgede yaşayan emekli askeri personelden istifade edilerek gerçekleştirilmesi gerektiği belirtilmiştir.


Ayrıca belirli sayıya ulaşan mahalli derneklerin ulusal ölçekte birleştirilmesi, halkın makul taleplerini bu dernekler vasıtasıyla dile getirmek ve bu taleplerin takipçisi olunarak gereğini yerine getirmek suretiyle etkin ve ağırlığı olan sivil toplum kuruluşları haline getirilmelerinin sağlanması gerektiği belirtilmiştir.


İllegal faaliyetler başlığı altında ise, Kürtçülük faaliyetlerinin legal alandaki elebaşılarına ve devlet yanlısı kesime terörist tehdidi yöneltenlere karşı, aynı yöntemlerle mukabele edilmesi gerektiği belirtilmiştir.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU DEVRE RAPORU–7 (2003)


Cumhuriyet Çalışma Grubu (2003) tarihli devre raporunda, Seçim öncesi TBMM’nin şekillendirilmesi ve İskan Sorunu konularının anlatıldığı görülmüştür.


Seçim öncesi TBMM’nin şekillendirilmesi başlığı altında; Mahalli Genel Seçimlere kadar merkez sağda alternatif bir partinin yaratılamaması halinde AKP’nin seçimden güçlenerek çıkacağı, mevcut tehdidin daha da büyüyeceği, DYP ve ANAP arasında gayri resmi birleşme taleplerinin olduğu, ancak taraflardan birinin desteklenmemesi halinde birleşmenin gerçekleşemeyeceği, şeklinde değerlendirmeler yapılmıştır.


Ayrıca AKP’nin kopmalarla parçalanması gerektiği, AKP bünyesinde daha önceden başka siyasi partiler içerisinde yer almış birçok milletvekilin bulunduğu, bu milletvekillerinin bir kısmının AKP yönetiminden ve mevcut durumdan rahatsız olduğu, bir kısmının da kriz durumunda partiden kopabileceği, bu amaca yönelik krizin suni bir gerilimle kontrollü bir şekilde tırmandırılabileceği belirtilmiştir.


Bu krizin; TSK öncülüğünde AKP’nin tabanını da rahatsız eden uygulamalarından istifade edilerek yaratılabileceği ifade edilmiştir. Gerilim konusu yapılacak argümanların ise, laiklik ve dinsel temelli argümanlar yerine; Kamu Yönetimi Yasa Tasarısı, Irak, Kıbrıs, Yunanistan ve Ermenistan politikalarındaki gayri milli yaklaşımlar ve Uzan grubuna yönelik tutumdaki sapmaların kullanılmasının daha etkili olacağı belirtilmiştir.


İskan çalışması başlığı altında da, Cumhuriyet Çalışma Grubunun faaliyetlerini sürdüreceği yerle ilgili planlar ve krokiler olduğu görülmüştür.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU AYLIK DEVRE RAPORU

(19 OCAK 2004)

 
19 Ocak 2004 tarihli Cumhuriyet Çalışma Grubu devre raporunda, Planlı Faaliyetler, Av. O. PEKMEZCİ’nin AİHM’de açtığı dava, Hükümetin Acil Eylem Planının Değerlendirmesi, Cumhuriyet Platformu Çalışmaları, İnsanca Yaşam Projesi’nin Arka Planı, Kamu Yönetimi Temel Kanunu Tasarısının Arka Planı, Muhafazakarlık Demokrasi Sempozyumunun Arka Planı, İçişleri Bakanlığı Merkez Teşkilatının Durumu, Özel İstihbarat Arşivi konularının anlatıldığı görülmüştür.


Cumhuriyet çalışma grubu planlı faaliyetleri çerçevesinde; Afiş Çalışmaları kapsamında; İlköğretim çağındaki öğrencilere dağıtılmak üzere 60.000 adet Atatürk Fotoğrafları, Atatürk’ ün Gençliğe Hitabesi, Atatürk’ ün izcisi kimdir, 2004 yılı takvimi, haftalık ders programı çizelgesi ve öğrenci ders çizelgesinin basım faaliyetlerinin devam ettiği ve özel dağıtım planı ile İl J. K.lıklarına gönderilmesinin planlandığı belirtilmiştir.


Basınla İrtibat ve Bilgilendirme Çalışmaları kapsamında; Pergel Kanunu olarak da adlandırılan Belediye Mevzuatına yönelik basın bilgilendirme metninin 461 köşe yazarına gönderildiği belirtilmiştir. 


100.000 Mektup Çalışması kapsamında; Kamu Yönetimi Temel Kanunu, Belediye Mevzuatında yapılamasına çalışılan değişiklikler ve iktidarın diğer icraatlarına ilişkin, Mehmet Şener ERUYGUR tarafından  Emekli Jandarma Genel Komutanlarına hitaben yazılan mektupların özel kuryelerle gönderildiği belirtilmiştir.


Ayrıca Kamu Yönetimi Temel Kanunu, Belediye mevzuatında yapılmasına çalışılan değişikler, Jandarma’nın pasifize edilmek istenmesi ve üniter devlet yapısına zarar verecek girişimlere karşı AKP ve CHP milletvekillerine yönelik hazırlanan mektupların, milletvekillerinin e-posta adreslerine iki grup halinde 12  farklı internet cafeden gönderildiği belirtilmektedir. 


Ayrıca 23 Aralık 2003 tarihli Tercüman Gazetesinde Gülay GÖKTÜRK’ün köşesinde çıktığı belirtilen ve bazı EGM mensuplarının yönlendirmesiyle kaleme alındığını değerlendirdikleri “Bizim Endişelerimiz” başlıklı makale ile ilgili olarak iki farklı şekilde yazılmış e-postanın Gülay GÖKTÜRK’ün e-posta adresine gönderildiği belirtilmiştir.


Ayrıca AKP Adıyaman milletvekili Hüsrev KUTLU’nun TBMM’deki Atatürk’ün Mareşal üniformalı resmine ve TBMM Muhafız Taburu’na yönelik sözlerine karşı kaleme alınan üç farklı e-postanın, CHP milletvekillerine, köşe yazarlarına ve Hüsrev KUTLU’ya gönderildiği belirtilmiştir. 


İrtica İle Mücadele Semineri Çalışması kapsamında; Jandarma Bölge Komutanlıklarınca icra edilecek irtica ile mücadele seminerlerinden birincisinin 26-27 Ocak 2004 tarihleri arasında Erzurum Jandarma Bölge Komutanlığında icra edileceği, diğer komutanlıklar için hazırlanan emirlerin arz aşamasında olduğu belirtilmiştir.


Hükümetin acil eylem planı başlığı altında;
Recep Tayyip Erdoğan tarafından 16 Kasım 2002 tarihinde kamuoyuna açıklanan Acil Eylem Planı’nda 205 faaliyetin yer aldığı, bu eylem planından sadece 54’ünün tamamlandığı ve planının gerçekleşme oranının % 26 düzeyinde kaldığı, fakat hükumetin bu durumu medyaya %70 olarak yansıttığı, ayrıca gerçekleştirilen eylem planları ile ilgili değerlendirmeler yapıldığı görülmüştür.


Cumhuriyet platformu çalışmaları başlığı altında; Ulusal Birlik Hareketi STK Platformundan bahsedildiği ve Prof. Dr. Bülent BERKARDA imzası ile gönderilen Ulusal Birlik Hareketi’ne Davet başlıklı davetiyenin slaytlara yansıtıldığı görülmüştür. Bu davetiyede Türkiye’nin içte ve dışta yitirme noktasına geldiği ulusal hak ve değerlerine sahip çıkacak bir dayanışma ve birleşme hareketine ihtiyacı olduğu, bilinçli ve sorumlu sivil toplum kuruluşları ve yurttaşlar olarak halkımızda ulusal hedef ve güven yaratmak için toplumun ulusalcı güçlerini birleştirip eşgüdümünü sağlamak amacıyla neler yapılacağını araştırmak için geniş katılımlı bir toplantı düzenlediklerinin anlatıldığı görülmüştür.


Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu başlığı altında; İstanbul’a görevlendirdikleri Özel İstihbarat Timi tarafından Taksim’deki Ulusal Birlik platformu faaliyetlerinin sürdürüldüğü dernek merkezinde Prof. Dr. Bülent BERKARDA’ nın ziyaret edildiği ve kendisine Arma Dergisinin ekleri verildiği, bu ziyaret sırasında Ulusal Birlik Hareketi Başkanı Prof. Dr. Bülent BERKARDA ile görüşme yapıldığı, bu görüşme sırasında Bülent BERKARDA’nın, “Ülke gündemi ve iktidarın icraatlarının kendileri tarafından yakından takip edildiğini, Problemin Siyasi Partiler Kanununun partileri lider diktatörlüğüne maruz bırakmasından ve Seçim Kanununun %45 oyu dışarıda bırakmasından kaynaklandığını, TSK’nin müdahalesi ile bu kanunların değiştirilip tekrar seçime gidilmesi ile bu partinin önünün kesilmenin mümkün olabileceğini,


İktidarın geliş sürecini; camiler, İmam Hatip Liseleri ve yeşil sermaye olarak tanımladığını, Ulusal Birlik hareketi ile yukarıda bir faaliyetin olduğu ancak tabana inemedikleri için çok yüzeysel kaldığı, Anadolu'ya açılmak gerektiği ve bunun için çalıştıkları, bu sayede geniş halk kitlelerine ulaşmayı hedeflediklerini, Halkın eğitimsizlikten ve bu tür oluşumlara ihtiyatla yaklaşmasından dolayı yapılan çalışmalara uzak durduğu, halkın eğitilmesi gerektiğini, CHP’nin iyi muhalefet yapamadığı, CHP’ye güveninin sarsıldığını,


AKP’nin son derece iyi örgütlenmiş bir parti olduğu, bunlarla mücadele etmek için aynı tarzda STK’ larının öncülüğünde iyi örgütlenilmesi gerektiği, Türkiye’de iktidarların sadece TSK ve üniversitelere söz geçiremediği, iktidarın yeni YÖK Yasası ile bunu yapmaya çalıştığını” belirttiği anlaşılmıştır. 


Sonuç olarak ise; Ulusal Birlik Hareketinin yaygınlaşması için işbirliğinin sürdürülmesi, Cumhuriyetin kazanımlarını tehlikeye sokan icraatların ve bunlara karşı önerilerin bir basın bildirisi olarak hazırlanarak, bedeli 830 kaleminden ödenmek suretiyle, Ulusal Birlik Hareketi ve Cumhuriyet Platformu imzası ile yüksek tirajlı gazetelerde yayımlanması,  Ulusal Birlik hareketine destek verilmesi için Garnizon K.ları ve J.Blg.K.ları ile görüşülmesinin uygun olarak değerlendirildiği belirtilmiştir.


KAMU YÖNETİMİ REFORMU YASA TASARISININ ARKA PLANI BAŞLIĞI ALTINDA; 
İstanbul’a Özel İstihbarat Timi gönderildiği, bu timin memorandum ile alakalı Yeniçağ Gazetesinde makalesi yayımlanan yazar Arslan BULUT ile görüştüğü, devamında ise Kamu Yönetimi Yasa Tasarısının arka planında Memorandum, Köklere Dönüş Projesi, ADML şirketine verilen imtiyazlar ve Türk Tanıtım Konseyi faaliyetleri şeklinde faktörlerin olduğu, konunun bu faktörlerle birlikte değerlendirilmesi gerektiği belirtilmektedir.


MUHAFAZAKARLIK VE DEMOKRASİ SEMPOZYUMU BAŞLIĞI ALTINDA; İstanbul iline gönderilen Özel İstihbarat timinin gizli olarak temin edilen davetiyelerle, AKP tarafından organize edilen Muhafazakarlık ve Demokrasi Sempozyumu’na istihbarat amaçlı girdiği ve konunun basına yansımayan yönleri ile ilgili bilgiler elde ettiği ve bu bilgilerin derlenmesinin tamamlandığında arz edileceği belirtilmiştir.


İÇİŞLERİ BAKANLIĞI MERKEZ TEŞKİLATININ DURUMU BAŞLIĞI ALTINDA; Öncelikle Emniyet Genel Müdürlüğü’nün görüş ve çalışmalarının İçişleri Bakanlığı’nda etkili olduğu,
İçişleri Bakanlığı merkezinde çalışan çok sayıda Emniyet mensubunun her seviyedeki siyasilerle ve üst düzey bürokratlar nezdinde yoğun lobicilik faaliyetlerinin bulunduğu, bu ilişkilerini kullanarak tek kolluk yapılanmasına gidilmesi hususunda yoğun bir çalışma içerisinde oldukları anlatılmıştır. 


İÇİŞLERİ BAKANLIĞI MERKEZ TEŞKİLATI DEĞERLENDİRME VE TEKLİFLER BAŞLIĞI ALTINDA, İçişleri bakanlığında General ve albay rütbelerinde yeteri kadar Jandarma personeli görevlendirilerek etkinliğin artırılması gerektiği belirtilmiştir.


ÖZEL İSTİHBARAT ARŞİVİ BAŞLIĞI ALTINDA; Özel istihbarat arşivi için ihtiyaç duyulan, 1 Adet Sunucu(Server), 4 Adet Bilgisayar, 1 Adet UPS’in tedariki için onay aldığı ve bu konudaki çalışmalarını devam ettiği anlatılmaktadır.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU AYLIK DEVRE RAPORU

(28 OCAK 2004) 

Bahse konu sunumun takdim planının birinci bölümünde Cumhuriyet Çalışma Grubu Planlı Faaliyetleri, Av. O. PEKMEZCİ’nin AİHM’de açtığı dava, Üniversite Radyoları, Hükümetin Acil Eylem Planının Değerlendirmesi, Cumhuriyet Platformu Çalışmaları, AB Tarafından Finanse Edilen Projeler, İnsanca Yaşam Projesi’nin Arka Planı, Kamu Yönetimi Temel Kanunu Tasarısının Arka Planı konularının anlatılacağı, takdim planının ikinci bölümünde ise Uluslararası Muhafazakarlık ve Demokrasi Sempozyumunun Arka Planı, Sendika ve Konfederasyonların Durumu ve Temel Dinamikleri, Medyanın Durumu ve Hükümetin Medyaya Yönelik Faaliyetleri, Çeşitli Menfaat Gruplarının İlişki ve İltisaklarının Değerlendirmesi konularının anlatılacağı belirtilmiştir.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU PLANLI FAALİYETLERİ BAŞLIĞI ALTINDA;

AFİŞ ÇALIŞMALARI KAPSAMINDA; 2 grup afiş çalışması yapıldığı, 1.grup afiş çalışmasında Cumhuriyet ve şeriat yönetiminin; kadın hakları ve eğitim alanında, 2.grup çalışmada ise birliklerden alınan görüş ve öneriler doğrultusunda kıyafet, yaşam, adalet ve eğitim alanlarında yorumsuz olarak işlendiği ve hazırlanan bu afişlerin resimlerinin slaytlara yansıtıldığı görülmüştür. Yine bu çalışma kapsamında İlköğretim çağındaki öğrencilere dağıtılmak üzere 60.000 adet Atatürk Fotoğrafları, Atatürk’ ün Gençliğe Hitabesi, Atatürk’ ün izcisi kimdir, 2004 yılı takvimi, Haftalık ders programı çizelgesi, öğrenci ders çizelgelerinin basımının tamamlandığı ve Jandarma Komutanlıklarına gönderilmesinin planlandığı görülmüştür.


BASINLA İRTİBAT VE BİLGİLENDİRME ÇALIŞMALARI KAPSAMINDA; Pergel Kanunu olarak da adlandırılan Belediye Mevzuatında yapılmak istenen değişikliklerin arka planına yönelik basın bilgilendirme metninin 461 köşe yazarının e-posta adresine Cumhuriyet Platformu imzası ile gönderildiği belirtilmektedir. 


100.000 MEKTUP ÇALIŞMASI KAPSAMINDA; Kamu Yönetimi Temel Kanunu ve Belediye mevzuatında yapılmasına çalışılan değişiklikler ve iktidarın diğer icraatlarına ilişkin Jandarma Genel Komutanı tarafından Emekli Jandarma Genel Komutanlarına hitaben yazılan mektupların özel kurye ile kendilerine ulaştırıldığını anlatıldığı görülmüştür.


 Tercüman gazetesinde Nuh GÖNÜLTAŞ ve Gülay GÖKTÜRK’ün EGM merkezli olduğunu değerlendirdikleri cunta.org adlı siteden aldıkları bilgilerle yazdıkları ifade edilen  “Hani Jandarmanın Alayları Dağ Başıydı” , “Jitem Kimliği ile Yüzde 9’luk demokrasi”, “Bizim Endişelerimiz” başlıklı makalelerine cevap olarak yazılan mektupların bu şahısların e-posta adreslerine gönderildiği ve bu şahısların yazmış oldukları köşe yazılarının fotoğraflarının slaytlara yansıtıldığı görülmüştür.


Kamu Yönetimi Temel Kanunu ve Belediye mevzuatında yapılmasına çalışılan değişiklerle Jandarma’nın pasifize edilmek istenmesine ve Cumhuriyet kazanımlarına zarar verecek diğer girişimlere karşı üniversiteleri birlikte hareket etmeye davet eden (2) farklı mahiyette mektup hazırlanması çalışmalarının devam ettiği, bahse konu mektupların güvenilir 6 rektöre Jandarma Genel Komutanı’nın imzası ile diğer rektörlere de Cumhuriyet Platformu imzası ile gönderilmesinin planlandığı anlatılmıştır.

Yine,Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR dan elde edilen ve 23 kasım 2003 tarihinde oluşturulduğu ve bir Rektöre gönderildiği anlaşılan mektup başlıklı yazı da, 

    Sayın ………   


Yıkıcı, bölücü ve İrticai odakların Türkiye Cumhuriyeti’nin üniter ve laik yapısını aşındırmak ve koşulları şekillendirdikten sonra da değiştirmek maksadına yönelik olarak uyguladıkları hareket tarzlarını zat-ı alinizinde tüm Atatürkçü aydınlar gibi dikkatle ve endişe ile izlediğini biliyorum.


Bu çevreler devletin belirli makam ve mevkilerine ulaşan yandaşlarının da desteği ile Türkiye Cumhuriyeti’nin üniter ve laik yapısını aşındırma aşamasına yönelik adımları birer birer atmakta, her geçen gün devletin kurumlarında kadrolaşma, bazı kurumlar arasına nifak sokma, rejimin temel değerlerine karşı mevzuat düzenlemeleri yapma, gayri milli dış politikalarla ulusal gücümüzü zaafa uğratma şeklinde faaliyetlerini sürdürmektedir.


Çok yönlü, ancak tek amaçlı olarak yürütülen bu faaliyetleri; Kamu Yönetimi Temel Kanunu Tasarısı, Belediye mevzuatına yönelik düzenlemeler, YÖK Kanunu Değişiklik Tasarısı, Kur’an Kursları Yönetmeliği, TÜBİTAK Kanunu, medyada tek sesliliğe yönelik faaliyetler , Kıbrıs, Yunanistan, Irak ve Ermenistan politikalarında gayri milli sapmalar olarak özetlemek mümkündür.


Bu faaliyetlerin arka planında tasarlanan konular hakkındaki bazı görüşlerimi sizinle paylaşmak arzusundayım.


Bu faaliyetlerin ortak özelliğinin toplumun değişik katmanlarında tartışılmadan oluşturulması ve ortaya atılmasını müteakip, alınan reaksiyon düzeyi değerlendirilerek, düşük seviyede ise söz konusu faaliyetin sürdürülmesi, yüksek seviyede ise kenara çekilip mağdur ve mazlum görünerek tabana mesaj verilmesi şeklinde olduğu gözlenmektedir.


Örneğin Kur’an Kursları Yönetmeliği, aniden ortaya atılmış, tepkiler üzerine dondurulmuş, keza Kamu Yönetimi Temel Kanunu Tasarısı tepkiler üzerine beklemeye alınmıştır.


Kamu Yönetimi Temel Kanunu Tasarısının arka planında, devletin üniter yapısını zedelemek, devleti küçülterek, şirket yönetimi ile özdeş hale getirmek, gücünü ve saygınlığını yitiren devlet yönetimi karşısında güçlü yerel otoriteler yaratmak suretiyle rejimi yıkmak düşüncesinin olduğu değerlendirilmektedir. Bu tasarının bazı dış güçler ve hatta gizli servisler tarafından planlanıp dikte ettirildiği şeklinde bilgiler de basına yansımıştır.


SSCB’nin dağılması sürecinde yerel yönetimlerin, merkezin zayıflatılmasına karşın güçlendirilmesi ve merkezin önüne geçen yerelin yükselişi karşısında birliğin dayanamadığı, Türkiye’de de benzer bir anlayışla hareket ederek üniter yapının bozulmasının planlandığı şeklinde yorumlar yapılmaktadır.


Türkiye’de yaratılmaya çalışılan etnisite sorununun, üniter yapının dağılması ile birlikte mütalaa edildiğinde ne gibi felaketlere neden olabileceği takdirlerinize maruzdur.


Özellikle savunma, güvenlik, yargı, mülki idare ve eğitimin mutlak surette ulusal ve üniter olarak kalması gerektiği değerlendirilmektedir. 

Belediyelerle ilgili düzenlemelerin arka planında; seçim sonuçlarını etkilemek ve Jandarmanın irticai odaklarla mücadele etkinliğini azaltmak olduğu değerlendirilmektedir. Büyükşehir Belediye sınırlarının genişletilmesi, bazı belediyelerin kaldırılması ve Denizli İlindeki mücavir belde belediyelerin kaldırılarak Büyükşehir Belediyesine katılması şeklindeki bu düzenlemeleri, diğer il ve ilçe belediyelerine yönelik düzenlemelerin izleyeceği yönünde çalışmalar yapılmaktadır. Bu gayretlerin kısa vadeli amacı yaklaşan mahalli idareler genel seçiminde varoşların oyunu almak olarak değerlendirilmektedir. Bu yaklaşım geçmiş iktidarların yeni il ve ilçeler oluşturmak suretiyle yaptıkları popülizmin bir benzeridir ve sonuç da getirebilir. 

Ancak asıl üzerinde durulması gereken arka plandaki iki konuya dikkat çekmek istiyorum. Bunlardan birincisi olarak bu tasarılar, Kamu Yönetimi Temel Kanununun arka planında belirtilen hususlarla birlikte değerlendirildiğinde, bu tasarıların, yerel yönetimi mülki idarenin önüne geçirmek suretiyle üniter yapıyı bozmaya yönelik girişimin alt yapısını oluşturmak amacına yönelik olduğu  görülecektir. Zira bu yapılanma ile pasifize edilen mülki idare yapısının etkinliği azalacak ve  bunları Valinin seçimle getirilmesi gibi çalışmalar izleyebilecektir.


Arka plandaki amaçlardan İkincisi ise; Jandarmanın pasifize edilmesi suretiyle, cumhuriyet tarihiyle özdeş olan irticaya karşı mücadelesine sekte vurulmak istenmektedir. Zira sadece mevcut tasarılarla; İstanbul ve Kocaeli’nin tamamen polise devrinin yanı sıra, 250 İlçe J.K.lığı ile 850 J.Krk.K.lığının kapatılması, Jandarma bölgesindeki 27 milyon nüfustan 10 milyonunun polise devrinin önü açılmaktadır. 

Diğer il ve ilçe belediyelerine yönelik tasavvurların da gerçekleşmesi halinde, Jandarma sadece Doğu ve Güneydoğu Anadolu Bölgesindeki dağ köylerinin güvenliği ile sınırlandırılmış olacaktır.


Jandarmaya yönelik bu girişimler bununla  da sınırlı kalmamakta, bu girişimlerin bazı kurum ve kuruluşlardaki üst düzey kamu personeli tarafından geniş ölçüde desteklendiği, ideolojik arka planı problemli olan bazı emniyet mensuplarının da, Jandarma ile Polis arasına nifak sokma gayretlerine alet oldukları değerlendirilmektedir. 


Bu kapsamda, Polis Dergisinin 36ncı sayısında, Avrupa Ülkelerinde Jandarmanın Statüsü başlıklı bir makale yayımlanmıştır. Bu makalede; Avrupa Ülkelerindeki Jandarmalar hakkında saptırılmış bilgiler verilmekte ve nihayet, güya bu ülkelerde Jandarmanın sivilleştirilmesi anlamına gelen bir demilitarizasyon süreci varmış gibi anlatılmaktadır.


Bu makaleden alınan bazı saptırılmış bilgilerin; çeşitli gazetelerde ve internette; Jandarma aleyhinde yapılan haber ve yorumlarda kullanıldığı görülmektedir.


Bununla birlikte; gazeteoku.net ve cunta.org adlı internet sitelerinde de Jandarma aleyhinde dezenformasyon yapılmaktadır. Bu sitelerden birincisinin, Emniyet Genel Müdürlüğüne ait olduğu tarafımızdan tespit edilmiştir. Yurtdışından sahte isim ve kimlik kullanılarak alınmış olan ikincisinin tespitine yönelik faaliyetler sürdürülmekte olup, bunun da aynı kaynak yada yandaşlarınca kullanıldığı değerlendirilmektedir.


Ali BAYRAMOĞLU, Nuh GÖNÜLTAŞ, Gülay GÖKTÜRK ve Cüneyt ÜLSEVER gibi çeşitli gazetelerde yazan bazı köşe yazarları da anılan kaynaklardan edindikleri bilgileri yazılarına taşımakta, Jandarma aleyhinde kamuoyu oluşturmak istemektedirler.     


Jandarmaya yönelik bu tasavvurlar mateessüf CHP ve DYP gibi partilerin programlarında da farklı mahiyette de olsa görülmektedir.


Türkiye’de ikili kolluk (Polis ve Jandarma) yapılanmasının bir zorunluluk olduğu ve korunması gerektiği değerlendirilmektedir. İncelendiğinde görülecektir ki; esas itibariyle Jandarma Teşkilatı bulunmayan gelişmiş ülkeler de dahi ikili kolluk (federal ve yerel) sistemi bulunmaktadır. 


Ülkemizi federalleşmeden kantonlaşmaya, hatta bölünmeye götürebilecek Kamu Yönetimi Temel Kanunu Tasarısı ve Belediye mevzuatına yönelik düzenlemeler gibi girişimler; sadece endişelerimizi artırmakla kalmayıp, bunlara karşı geniş kitleleri yoğun şekilde bilgilendirilmemizi ve bilinçlendirilmemizi de zorunlu  kılmaktadır.  

        İrticai çevrelerin medyaya yönelik faaliyetlerinin arka planında da medyayı tek sesliliğe götürecek tarzda, medyadaki muhalif, ulusalcı ve Atatürkçü kalemleri susturmak ve medyayı kendi ihtiyaçları doğrultusunda şekillendirme gayretleri bulunmaktadır. Bu kapsamda; Tuncay ÖZKAN, Hulki CEVİZOĞLU, Emin ÇÖLAŞAN, Mustafa BALBAY, Ümit ZİLELİ, Mümtaz SOYSAL, Necati DOĞRU ve Erol MANİSALI çalıştıkları medya kuruluşlarından tasfiye edilmiş veya Tv. programları yayından kaldırılmıştır.


Medya kuruluşlarındaki sağduyu sahibi, laik, ulusalcı ve Atatürkçü kesimin, bireysel kaygıları bir kenara bırakıp, bu linç hareketine karşı ortak duruş sergilemeye ikna edilmeleri gerekmektedir. 

YÖK Kanunu Tasarısının arka planında çağdaş bilime irticayı bulaştırmak olduğu malumlarıdır. Üniversitelerin mutlaka çağdaş bilimin merkezi ve lokomotifi konumunu sürdürmesi gerektiği kaçınılmazdır. 

Bütün bu olumsuzluklara karşı üniversitelerimizle birlikte; toplumsal refleksi harekete geçirmek ve cumhuriyet kazanımlarını korumak amacıyla, etkin ve anlamlı bir işbirliği ve güç birliği içerisinde hareket edilmesi gerektiğinin kaçınılmaz olduğunu düşünüyorum.

Tüm rektörlerimize tam bir inanç ve güven duyuyoruz ve aynı yakınlıkta bulunmak istiyorum. Henüz arzu ettiğimiz kadar sıkı ilişkiler içinde olamadığımız rektörlerimize de sizlerin aracı olmasını bekliyorum.


Üniversitelerimizle Silahlı Kuvvetlerimiz arasındaki  uzun geçmişi olan fikri yakınlığın devam ettiğini, yukarıda sıralamaya çalıştığım düşüncelerimin üniversitelerimizce de paylaşıldığını, kamuoyunun aydınlatılması istikametinde önemli faaliyetlerin olduğunu  memnuniyetle müşahede ediyorum. Nitekim Ondokuz Mayıs, İnönü ve Dokuz Eylül   Üniversitelerinin senatolarında;  cumhuriyetimizin laik yapısına, Atatürk’e ve Silahlı Kuvvetlerimize  dil uzatanlara yönelik kınama kararları alınmasını önemli bir gelişme olarak görüyor ve bu kararların kamuoyuna daha geniş şekilde yansıtılması için Sivil Toplum Kuruluşları nezdinde girişimlerde bulunuyoruz.


Kendi aramızda da daha yakın bir iletişim ve işbirliği platformuna ihtiyaç bulunduğunu görüyorum. Sivil Toplum Örgütlerine ve diğer kuruluşlara yönelik etkinliklerin artırılması ve bu etkinliklerle daha geniş halk kitlelerini bilgilendirme ve bilinçlendirme konusundaki ortak ihtiyaçlarımızın, yardımlaşma temelinde daha kolaylıkla karşılanabileceğini düşünüyorum.

Vatanın bütünlüğü ve ulusun birlik ve beraberliği, Yüce Atatürk’ün emaneti olan laik cumhuriyetimizin korunması ve kollanmasının her zamankinden daha büyük önem arzettiği günümüzde, kamuoyunun aydınlatılmasında büyük etkisi olan üniversitelerimizce;

· Üniversitelerarası ortak açıklama ile rahatsızlıkların dile getirilmesi,

· Milletvekillerine yönelik bilgilendirme ve bilinçlendirme çalışmaları yapılması,

· Ayrı ayrı senato kararları alınarak kamuoyuna duyurulması,

· Bilimsel toplantılarla toplumsal tepkinin aktif halde tutulması,

· Öğrencilere yönelik bilgilendirme ve bilinçlendirme faaliyetlerinde bulunulması,

· Kamu Yönetimi Temel Yasa Tasarısı, içi doldurulmaya çalışılan muhafazakar demokrasi kavramı, belediye mevzuatı gibi konularla ilgili olarak akademik birikimlerin sonucu olan, alternatif çözümler içeren bilimsel çalışmalar yapılmasında ve bilimsel karşı tezler üretilmesinde fayda mütalaa ettiğimi takdirlerinize sunmak isterim.


Bu vesileyle yeni yılınızı bir kez daha tebrik eder, sağlık ve esenlik dileklerimle saygı ve sevgilerimi sunarım.

M. Şener ERUYGUR

Orgeneral

Jandarma Genel Komutanı


Y.Gökalp YILDIZ’ın “Güvenliğin Partileşmesi” başlıklı Jandarma lehinde gerçekleri ifade eden makalesi nedeniyle kendisine 11 ayrı kalemden teşekkür nitelikli mektupların e-posta ile gönderildiği ifade edilmiştir.


AKP Adıyaman milletvekili Hüsrev KUTLU’nun TBMM’deki Atatürk’ün Mareşal üniformalı resmine ve TBMM Muhafız Taburu’na yönelik sözlerine karşı kaleme alınan üç farklı e-posta nın, CHP milletvekillerine, köşe yazarlarına ve Hüsrev KUTLU’ya gönderildiği belirtilmiştir. Hüsrev KUTLU’nun bahse konu açıklamasının yer aldığı Milliyet Gazetesi kupürünün fotoğrafının slaytlara yansıtıldığı görülmüştür.


JANDARMA BÖLGE KOMUTANLIKLARI İRTİCAİ FAALİYETLER SEMİNERİ BAŞLIĞI ALTINDA; Erzurum Jandarma Bölge Komutanlığı’nda icra edilmesi planlanan seminerin 26 Ocak 2004 tarihinde icra edildiği belirtilmiştir. Ayrıca bahse konu seminerin diğer J.B.Komutanlıklarında da icra edilmesi planlanmış ve buna yönelik bir takvim hazırlanmıştır. Buna göre 26 Ocak ve 25 Mayıs 2004 tarihleri arasında Erzurum, Kayseri, Tokat, Batman, Tunceli, Giresun, Adana, Diyarbakır, Ankara, İstanbul, Aydın, Konya Jandarma Bölge Komutanlıklarında bahse konu seminerin icra edilmesinin planlandığı görülmüştür.


ÜNİVERSİTE RADYOLARI KONUSU ALTINDA; Bu çalışma kapsamında öncelikle 19 adet Üniversite Radyosunun belirlendiği, bu radyoların 5 tanesinin internet üzerinden yayın yaptığının gösterildiği görülmüştür. Konu ile ilgili olarak Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından belirlenecek olan yayın stratejisi ve program konseptlerinin J.Bölge Komutanlarının şahsı aracılığı ile Üniversite Radyolarına ulaştırılmasıyla radyo yayınlarının yönlendirilebileceğinin değerlendirildiği görülmüştür.


CUMHURİYET PLATFORMU ÇALIŞMALARI BAŞLIĞI ALTINDA;             19 Ocak 2004 tarihli Devre Raporunda yer alan açıklama ve değerlendirmelerinin tekrarlandığı görülmüştür. 


19 Ocak tarihli devre raporunda Cumhuriyetin kazanımlarını tehlikeye sokan icraatların ve bunlara karşı önerilerin bir basın bildirisi olarak hazırlanarak, bedeli 830 kaleminden ödenmek suretiyle, Ulusal Birlik Hareketi ve Cumhuriyet Platformu imzası ile yüksek tirajlı gazetelerde yayımlanmasının gerektiği belirtilmiştir. Burada ise 830 kalemi tabirinin yerine Haber Alma Ödeneği  aldığı dikkate alındığında ,Ergenekon terör örgütünün örgütsel faaliyetlerinde ihtiyaç duyduğu finansmanı ,devletin güvenliği için haber alma bakımından tahsis edilmiş ödenekten karşıladığı görülmüştür. Bu çerçevede Cumhuriyet Çalışma Grubunun bu konudaki çalışmalarında ihtiyaç duyduğu parayı bahse konu ödenekten karşılayacağı değerlendirilmektedir.


KAMU YÖNETİMİ TEMEL KANUNU TASARISININ ARKA PLANI BAŞLIĞI ALTINDA; 
Kamu Yönetimi Temel Kanunu tasarısının Başbakanlık Müsteşarı Ömer DİNÇER tarafından hazırlandığı, Ömer DİNÇER’in Türkiye’nin daha Müslüman bir yapıda olması kanaatini taşıdığı ve bu kanaatini halen koruduğu, bahse konu yasa tasarısının arka planında Türkiye Cumhuriyeti Devletinin üniter yapısını ve milli bütünlüğünü hedef alan çok boyutlu, bilinçli, sistematik bir ilişkiler yumağı bulunduğu belirtilmektedir. 


Bahse konu yasa tasarısının arka planının tam olarak anlaşılabilmesi için konunun Memorandum, Köklere Dönüş Projesi, ADML Şirketine verilen imtiyazlar, Türkiye Tanıtım Konseyi faaliyetleri ile birlikte değerlendirilmesi gerektiğinin altı çizilerek bu konuların daha geniş bir şekilde anlatıldığı tespit edilmiştir.


TÜRK TANITIM KONSEYİ BAŞLIĞI ALTINDA; 
Öncelikle Türk Tanıtım Konseyi üyelerinin kimler olduğu yazılmış bunların çoğunun işadamı ve tanınmış kişiler oluğu görülmüştür. Bu konseyin “Türkiye Markası Projesi Klinik Toplantıları” adı altında bir proje başlattığı, bu proje kapsamında Türkiye’nin kültürel yapısını incelemeye alındığı belirtilerek proje kapsamında görevli olan bazı kişilerin isimlerinin yazıldığı görülmüştür. 


 “Klinik” tabirinin kullanılmasında Türk kültürünü bir hastalık olarak görme ve gösterme eğiliminin yattığı belirtilerek bahse konu konsey tarafından hazırlanan rapordan alıntılar yapılmıştır. Son olarak ise bahse konu proje hakkında Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından değerlendirmeler yapılmıştır. Buna göre;


-“Somut eylem ve gelişmelerin, elde edilen bilgileri teyit edici mahiyette olması nedeniyle, gelişmelerin “komplo teorisi” olarak nitelendirilemeyecek kadar ciddi olduğu”,


-“İrticai hareketlerin odağı durumunda olan bir siyasi hareketin Türkiye’de dini de hedef alan oluşumların içinde yer almasının ayrıca düşündürücü olduğu”,


-“Bu durumun Gürcü-Rum kırması olan RTE’nin irticai arka planının arkasında da başka karanlık maksatlar bulunduğunu gösterdiği”, şeklinde değerlendirmelerin yapıldığı görülmüştür.


MUHAFAZAKARLIK VE DEMOKRASİ SEMPOZYUMU BAŞLIĞI ALTINDA; Özel İstihbarat Timi tarafından gizli olarak temin edilen davetiyelerle AKP’nin İstanbul’da organize ettiği “Muhafazakarlık ve Demokrasi Sempozyumu”na gidildiği, sempozyumun basına yansımayan yönü ile ilgili dikkate değer bilgiler elde edildiği ve ayrıca katılımcılarla ilgili bilgiler verildiği ,


Söz konusu sempozyumda konuşmaların;  Başbakanın basın danışmanı Yalçın Akdoğan‘ın konuşmasındaki bazı sözleri üniversitelerdeki türban olaylarıyla örnekleme yaparak açıkladığı belirtilmiştir. 


DEĞERLENDİRMELER VE SONUÇ BAŞLIĞI ALTINDA; 


“Değişim ve dönüşümün nihai hedefi rejimdir. Rejimin kökleri ise kurum ve kuruluşlardır”, “Kadrolaşmalarla kurum ve kuruluşlar deforme edilmeye çalışılmaktadır”, “Kendisine yönelen tepki oylarını kaybetmemek adına, irticai hareketlerin odağı olma konumunu, uydurmaya çalıştığı muhafazakar demokrasi kavramı ile doldurmaya çalıştığı”, “Merkez sağa kendisini muhafazakar demokrat göstermek isterken, irticai yandaşlarının da bu kavramı Müslüman Demokrat olarak anlayacağını çok iyi bildiği” “AKP’nin muhafazakar demokrasi kavramını kabul ettirdikten sonra, Cumhuriyetin temel niteliklerini yeniden tanımlamak ve yeni bir laiklik anlayışı getirmek suretiyle; baş örtüsü, kuran kursları gibi tartışmalı konuları muhafazakarlık ve demokrasi ekseninde göstermeye çalışacağı değerlendirilmektedir” ifadesinin yer aldığı görülmüştür.


SONUÇ BAŞLIĞI ALTINDA İSE, “Çağdaş bilim adamlarımızın Muhafazakar demokrasinin içinin doldurulmasına seyirci kalmaması ve bilimsel anti tezlerle bu yapay  ve maksatlı girişimin önlenmesi”,


 “Muhafazakar demokrasi kılıfının hedef kitlesini teşkil eden merkez sağ kesimin bilinçlendirilmesi maksadıyla arka planın her zeminde dile getirilerek deşifre edilmesi gerektiği değerlendirilmektedir.” görüşününe yer verildiği anlaşılmıştır.


SENDİKA VE KONFEDERASYONLARIN DURUMU VE TEMEL DİNAMİKLERİ BAŞLIĞI ALTINDA;
Konu ile ilgili Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından bir rapor hazırlandığı bu raporun amacının ise; Türkiye’deki sendika ve konfederasyonları tanıtmak, bu sendika ve konfederasyonların temel dinamiklerini tanımlamak ve J.Gn.K’lığının sendika ve konfederasyonlara ilişkin, güncellenebilir biyografik istihbarat arşivini oluşturmak olduğu ifade edilmiştir.


Bahse konu raporla ilgili olarak Türkiye’deki sendika ve konfederasyonların İşçi sendika ve konfederasyonları, Memur sendika ve konfederasyonları, İşveren sendika ve konfederasyonları, olmak üzere (3) ana kategoride ele alındığı, daha sonra her bir konfederasyona ait sendikaların Yönetici kadrosu, Sendikaya ait genel değerlendirme, Önemli sendikal kişiliklere ait biyografik değerlendirmeler başlıkları altında incelendiği ve elde edilen verilerin ikili yada üçlü teyid işlemine tabi tutularak güvenirliliğinden şüphe duyulan değerlendirmelerin rapor kapsamına alınmadığı belirtilmiştir.


İŞÇİ SENDİKA VE KONFEDERASYONLARI BAŞLIĞI ALTINDA;


-TÜRK-İŞ konfederasyonunun en çok üyeye sahip olduğu, genel olarak merkez sağda ve solda faaliyet gösteren sendikalar tarafından kurulduğu ve Genel Başkanı’nın Salih KILIÇ olduğu,


-DİSK konfederasyonunun sol yelpazede ve Genel Başkanının Süleyman ÇELEBİ olduğu,


-HAK-İŞ konfederasyonunun daha ziyade İslami çizgide ve Genel Başkanı’nın Salim USLU olduğu,


-MİSK konfederasyonunun kapatılmasına ilişkin yargılama sürecinin devam ettiği ifade edilmiştir.


Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı’nın Türkiye’de sendikalı olarak 2.700.000 kişi olduğu yönündeki verilerinin gerçeği yansıtmadığı gerçek rakamın en fazla 1 Milyon olabileceği, Bakanlığın çeşitli kaygılarla gerçek rakamları açıklamaktan çekindiği belirtilmiştir.


MEMUR SENDİKA VE KONFEDERASYONLARI BAŞLIĞI ALTINDA;


-Sağın genelini temsil ettiği belirtilen TÜRKİYE KAMU-SEN konfederasyonunun en çok üyeye sahip ve Genel Başkanı’nın Bircan AKYILDIZ olduğu,


- KESK Konfederasyonuna sol görüşlü sendikaların üye olduğu ve Genel Başkanının Sami EVREN olduğu,


- Genel Başkanlığını Dr.Ahmet AKSUN’un yaptığı MEMUR-SEN ile Genel Başkanlığını Ömer Mustafa ORHUN’un yaptığı HÜRRİYETÇİ MEMUR-SEN konfederasyonlarının Refah Yol iktidarına paralel olarak oluştuğu ve MEMUR-SEN’in iktidarın göreve geldiği tarihten itibaren örgütlenmeye ağırlık verdiği, bu örgütlenmenin siyasi destek gördüğü iddiaları ile diğer konfederasyonlar tarafından sıkça eleştirildiği belirtilmiştir.


İŞVEREN SENDİKA VE KONFEDERASYONLARI BAŞLIĞI ALTINDA;


Bahse konu konfederasyonun çatısı altında sadece TİSK konfederasyonunun olduğu, bu konfederasyonun Genel Başkanının ise Refik BAYDUR olduğu belirtilmiştir.


SENDİKA VE KONFEDERASYONLARA AİT GENEL VE BİYOGRAFİK DEĞERLENDİRMELER BAŞLIĞI ALTINDA; Türkiye’deki sendika ve konfederasyonlara ait genel ve biyografik değerlendirmeler yapıldığı görülmüştür.


Bu değerlendirmeler kapsamında isimleri belirtilerek bir kısım sendikaların HÜKÜMET KARŞITI olduğu, bir kısım sendikaların HÜKÜMET YANLISI olduğu, bir kısım sendikaların ise YÖNLENDİRİLEBİLİR olduğu belirtilmiştir.


MEDYANIN DURUMU VE HÜKÜMETİN MEDYAYA YÖNELİK FAALİYETLERİ BAŞLIĞI ALTINDA; 


BASIN YASASI İLE İLGİLİ HUSUSLAR BAŞLIĞI ALTINDA;
Ülkemizde halen yürürlükte olan 5680 sayılı Basın Yasası’nın özgürlük, tarafsızlık ve halkın doğru bilgilenme hakkını kullanabilmesini sağlamada, medya sahiplerinin tekeleşmesini önlemede yetersiz kaldığı ve uyum yasası ile mevcut yasada değişiklikler yapıldığı anlatılmıştır.  


Ayrıca yeni tasarının basında özgürlük, tarafsızlık ve halkın doğru bilgilenme hakkını kullanabilmesini sağlamak amacından uzak olduğu belirtilerek medya sektöründeki tekelleşme sürecini önleyecek, günün şartlarına ve ihtiyaca uygun, ulusal niteliklere haiz, kapsamlı yeni bir düzenlemenin yapılmasının, hayati önem taşıdığının değerlendirildiği görülmüştür.


HOLDİNG MEDYA İLİŞKİSİNİN BOYUTLARI BAŞLIĞI ALTINDA; Medya sahiplerinin aynı zamanda bankacı, sanayici ve işadamı olduklarının, bu şahısların ekonomik ve mali sorunlarının çözümünde siyasi iktidara yakınlaşmak ve yaranmak amacıyla medyayı etkin olarak kullandıklarının anlatıldığı görülmüştür. Bu değerlendirmeler kapsamında;


- Doğan Grubu’nun, Petrol Ofisi A.Ş. (POAŞ) için yapması gereken 271.3 trilyon TL. tutarındaki ödemenin, Özelleştirme Yüksek Kurulu kararı ile ötelenerek (5) yıla yayıldığının, 


- Çukurova Grubu’nun, TMSF’na devredilen Pamukbank ile diğer şirketlerindeki sorunları aşmak amacıyla hükümet yetkilileri ile anlaştığı,


- Sabah Grubu’nun, Dinç BİLGİN’e ait olan ve TMSF’na devredilen Etibank ile ilgili anlaşma yaptığı,


- Uzan Grubu’nun, Kepez Elektrik ve Çukurova Elektrik A.Ş (ÇEAŞ)’ne el konulmasının ardından, BDDK nın İmar Bankası’na, ve ADABANK’a el konulmasına tepki olarak, başlangıçta hükumete sert eleştirilerde bulunurken, son zamanlarda anlaşma zemini aradığının belirtildiği görülmüştür.


HÜKÜMETİN, TEK BAŞINA İKTİDAR İMKANLARINI KULLANARAK, MEDYAYI KONTROL ALTINA ALMA GAYRETLERİ BAŞLIĞI ALTINDA; Irak, Kıbrıs ve AB konularında uyguladığı politikalar nedeniyle medyadan yoğun eleştiriler alan hükumetin medya kuruluşları sahipleri üzerine baskı yaparak;


- Milli menfaatler çerçevesinde faaliyet gösteren bazı program yapımcıları ve köşe yazarlarının görevlerine son verilmesi veya etkinliklerinin azaltılmasını sağlandığı “Ceviz Kabuğu”, “Panaroma” gibi programların yayından kaldırılmasının örnek olarak verildiği,


- Hükumetin kendisine yakın olan, tarikat ve cemaat görüşlerini paylaşan yazarların tirajı yüksek gazetelere transfer edilmesini sağladığı,


- Hükumetin aleyhinde yayın yapan basın-yayın kuruluşlarının, yaptırım uygulamakla tehdit ederek etkisiz hale getirmeye çalıştığı ve bunda da başarılı olduğu, RTÜK’ ün STAR televizyonunu bir ay süreyle kapattırmasının, Doğu PERİNÇEK’İN TV kanalını kapattırmasının bu konuya örnek olarak verildiği,


- Hükumetin BDDK ile RTÜK’nu yönlendirmek suretiyle, özel şahıslara ait medyanın büyük çoğunluğunu kontrolü altına aldığını, bunun yanında  TRT’ nu da kontrol altına alma gayretlerini sürdürdüğünü, bu amaçla; Şenol DEMİRÖZ’ün TRT Genel Müdürlüğüne atandırıldığı,


- Hükumetin bütün bunları kendi menfaatlerine uygun bir şekilde medyanın denetim ve kontrolündeki etkinliğini artırmak maksadıyla yaptığının anlatıldığı görülmektedir.


SONUÇ BAŞLIĞI ALTINDA;
Hükumetin ulusal basın ve yayın kuruluşlarını kendi menfaatleri doğrultusunda kullandığı, BDDK, TMSF, Merkez Bankası v.b. özerk kuruluşlardaki yöneticileri, baskı ve karalama kampanyaları ile istifa ettirerek, ekonomiyi denetleyen ve yönlendiren kurum ve kuruluşları kontrol altına almaya çalıştığı ve aynı zamanda iktidar partisinin yerel yönetimleri ele geçirerek, gelecek seçimleri de garantileme, genel seçimlerde aldığı oy oranının üzerinde oy ile devletin tüm oluşumlarını kendi isteği doğrultusunda değiştirebilme potansiyeline ulaşmayı hedeflediğinin değerlendirildiği anlaşılmaktadır.


TEKLİFLER BAŞLIĞI ALTINDA İSE; “Belirlenecek esaslar çerçevesinde, mevcut hükumetin ulusal çıkarlarımıza ters düşen uygulama ve icraatlarının, bazı ulusal yayın kanallarına maniple edilmesi”, 


-“Diğer medya kuruluşlarından farklı olarak, Cumhuriyet kazanımlarını savunmada istikrarını muhafaza eden Cumhuriyet gazetesinin desteklenmesi ve güçlendirilmesi kapsamında, TSK birimlerinde satışı ve TSK’ne bağlı kurum ve iştiraklerce desteklenmesi (Oyak Bank’ın reklam vermesi v.b.)”, 


-“Bu gazeteye bağlı ulusal bir TV kanalı kurularak, iktidar partisi tarafından tasfiye edilen ulusalcı ve milliyetçi basın mensuplarının bu gazete ve TV kanalında görevlendirilmesi konularında örtülü bir düzenleme yapılması”, 


-“İktidar partisinin, bölgesel ve yerel medyada oluşturduğu yandaşı kesime karşı, alternatifler yaratılması ile ilgili örtülü bir düzenleme yapılması”,


-“TSK’ne bağlı kurum ve iştiraklerce, TSK’ne karşı hasmane tutum takınan medya ve kurumlara ekonomik yaptırımların uygulanması (Oyak Bank’ın reklâm vermemesi, Petrol Ofisi’nden akaryakıt alınmaması v.b.)”, 


-“İkili görüşmeler ve İnternet siteleri vasıtasıyla sivil toplum örgütlerinin harekete geçirilmesi”, 


-“ Dış güçlerle bağlantısı olan yazarlar ve diğer şahısların kamuoyuna deşifre edilmesi”, 


- “TSK olarak ülke menfaatlerini ilgilendiren konularda kamuoyuna daha sık açıklamalarda bulunulması”, 


-“İşinden uzaklaştırılan medya mensupları ve yayından kaldırılan programlar konusunda, medya sahiplerinin usulsüzlüklerinin ortaya çıkarılması ve şahısların geri alınarak programların yeniden yayına sokulmasının sağlanması”,


-“ÇAS örgütlenmeleri ve diğer oluşumlarla iltisaklı olan milletvekilleri, medya kuruluşları sahipleri ve iş adamlarının faaliyetlerinin kamuoyuna deşifre edilmesi”, 


“Söz konusu şahısların karıştığı yolsuzluk ve usulsüzlüklerin araştırılmasında Cumhurbaşkanlığı Denetleme Kurumu’nun harekete geçirilmesinin sağlanması” şeklinde değerlendirme ve planların yapıldığı tespit edilmiştir.


ÇEŞİTLİ MENFAAT GRUPLARININ İLİŞKİ VE İLTİSAKLARININ DEĞERLENDİRİLMESİ BAŞLIĞI ALTINDA; Hasan Cüneyd ZAPSU, Cüneyt ÜLSEVER, Nuray BAŞARAN ve John KUNSTADDER isimli şahıslardan bahsedildiği görülmüştür.


SONUÇ BÖLÜMÜNDE; 
Adı geçen şahısların özellikle AB, Kıbrıs ve iç politika konularında etkinliklerini kullanarak menfaatleri doğrultusunda belirleyici olmaya çalıştıkları belirtilerek Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından bahse konu şahısların söz konusu faaliyetlerinin takip ve kontrol altında tutulması gerektiğinin değerlendirildiği anlatılmaktadır. 

SAYIN KUVVET KOMUTANLARINA TAKDİM SONUÇLARININ                DEĞERLENDİRİLMESİ

   (30 OCAK 2004)


Bahse konu sunumun yapılan incelemesinden, Cumhuriyet Çalışma Grubunun gerçekleştirdiği faaliyetlerle ilgili Kuvvet Komutanlarına birifing verildiği ve verilen birifing sonucu yapılan değerlendirmelerin belirtildiği ,


AFİŞ ÇALIŞMALARI KAPSAMINDA; 


Sonuç: Birliklerden alınan görüş ve öneriler doğrultusunda afiş çalışmalarına devam edileceği, 


Yapılacak Faaliyetler:
İlköğretim öğrencileri için hazırlanan çalışmanın dağıtımı yapılacağı, Afiş çalışmalarının hazırlanmasında grafik ve afiş tasarımı uzmanlarından istifade edileceği ve bu kapsamda fotoğraf sanatçısı İbrahim DEMİREL ile irtibat kurulacağı belirtilmiştir.


BASINLA İRTİBAT VE BİLGİLENDİRME ÇALIŞMALARI KAPSAMINDA; 


Sonuç: İktidarın ve çıkar çevrelerinin dezenformasyonlarına karşı bilgilendirme ve bilinçlendirme faaliyetlerine devam edileceği,


Yapılacak Faaliyetler: Kamuoyunda TSK ve Jandarma aleyhine gelişen yanlı ve bilinçli faaliyetlere yönelik haberler veya çıkar çevrelerinin milli menfaatlerimize aykırı politikalarının kamuoyuna yanlış yansıtılmasına karşı, kamuoyunun bilgilendirilmesi ve bilinçlendirilmesi kapsamında basından istifade edilmesine devam edileceği belirtilmiştir.


100.000 MEKTUP ÇALIŞMASI KAPSAMINDA;-


Sonuç: -Çıkar çevrelerinin kamuoyuna yönelik dezenformasyonlarına karşı, bilgilendirme ve bilinçlendirme faaliyetleri kapsamında mektup çalışmalarına devam edileceği,


Yapılacak Faaliyetler: Kamuoyuna yansıtılan TSK ve Jandarma aleyhindeki haberlere e–posta ile tepki gösterileceği,


İktidarın ve çıkar çevrelerinin milli menfaatlerimize aykırı politikalarının kamuoyuna yanlış yansıtılmasına karşı medya mensuplarının, üst düzey yöneticilerin, aydınların ve milletvekillerinin bilgilendirilmesi ve bilinçlendirilmesi kapsamında emredilen mektupların gönderileceği belirtilmiştir.


WEB SİTESİ ÇALIŞMASI İLE KAPSAMINDA; 


Sonuç: Web sayfasının en kısa sürede hazırlanarak hizmete gireceği, 


Yapılacak Faaliyetler: Site sahibinin gizlenmesi konusunda azami dikkat edileceği, 


Sitede kullanılmak üzere Kuvvet Komutanlıklarının göndereceği argümanlar ve bunların ulaştırılmasının prosedürünün belirleneceği, 


Sitenin içerik bilgilerinin hazırlanacağı ve link yapılacak sitelerin tespit edileceği, sitede yapılacak ilk anketin konusunun ne olacağının inceleneceği anlatılmıştır.


İRTİCAİ FAALİYETLERLE MÜCADELE SEMİNERİ ÇALIŞMALARI KAPSAMINDA;


Sonuç: Belirlenen takvim doğrultusunda J.Bölge Komutanlıklarınca seminerlerin icra edileceği, 


Yapılacak Faaliyetler: Erzurum J.Bölge K.lığı’nda düzenlenen seminerin sonuç raporunun incelenerek bu inceleme sonucunda diğer J.Bölge K.lıkları’na emir yazılacağı,


Seminerlerde kullanılmak üzere Cumhuriyet Çalışma Grubunca hazırlanan personele yönelik bilgilendirme ve bilinçlendirme dokümanının birliklere gönderileceği belirtilmiştir.


ÜNİVERSİTE RADYOLARI ÇALIŞMALARI KAPSAMINDA;


Sonuç: Üniversite radyolarında yapılan yayınların yönlendirilmesi maksadıyla çalışmaya devam edileceği,


Yapılacak Faaliyetler: Yayın stratejisi ve program konseptlerinin Cumhuriyet Çalışma Grubunca belirleneceği, yapılan çalışmaların J. Bölge Komutanlarının şahsı aracılığı ile üniversite yönetimine ulaştırılacağı belirtilmektedir.


ULUSAL BİRLİK HAREKETİ SİVİL TOPLUM KURULUŞLARI PLATFORMU ÇALIŞMALARI KAPSAMINDA;


Sonuç: Ulusal Birlik Hareketi lideri Prof.Dr. Bülent BERKARDA ile ilişkilerin ilave tedbirler alınarak ihtiyatla sürdürüleceği,


Yapılacak Faaliyetler: Prof. BERKARDA’nın denetim altında tutulacağı,


Alınacak tedbirlerle inisiyatifin elde tutulacağı ve Ulusal Birlik Hareketinin kendilerine bağımlı olarak; İstihbarat Başkanı ve Sn. Komutanın talimatları doğrultusunda hareket etmesinin sağlanacağı,


İstihbarat Başkanı’nın Prof. BERKARDA ile bu kapsamda bir görüşme yapacağı, Ulusal Birlik Hareketi içerisinde yer alan STK’nın kurumsal ve bireysel biyografik istihbaratının yapılacağı, sakıncalı görülen STK’nın platformdan dışlanmasının sağlanacağı,


Çağdaş Eğitim Vakfı’nın platform kapsamında yönlendirileceği,


Ulusal Birlik Hareketi ile ilişkilerin BİR EMEKLİ GENERAL aracılığı ile sürdürülmesi konusunun inceleneceği belirtilmektedir.


AB TARAFINDAN FİNANSE EDİLEN PROJELER VE İNSANCA YAŞAM PROJESİ İLE ALAKALI ÇALIŞMALAR KAPSAMINDA;


Sonuç: Bu projelerin arka planı hakkında tespit edilen hususların kamuoyuna ve bu projede yer alanlara yansıtılacağı,


Yapılacak Faaliyetler: İnsanca yaşam projesinin arka planı konusunda CHP’nin devreye sokulması konusunun inceleneceği,
İnsanca yaşam projesinin eğitim programının temin edileceği, İnsanca yaşam projesi hibe sözleşmesinin İngilizce metni temin edileceği belirtilmiştir.


ULUSLARARASI MUHAFAZAKARLIK VE DEMOKRASİ SEMPOZYUMU İLE İLGİLİ ÇALIŞMALAR KAPSAMINDA;


Sonuç: AKP’nin muhafazakarlık ve demokrasi kavramının içinin doldurmasına karşı anti tezler geliştirileceği,


Yapılacak Faaliyetler: AKP’nin muhafazakarlık ve demokrasi kavramının içini doldurmasına karşı anti tezler üretilmesi konusunun güvenilir rektörlere bildirileceği, AKP tarafından organize edilen bu faaliyetin başarısızlığının kamuoyuna deşifre edileceği belirtilmiştir.


TÜRKİYE’DEKİ SENDİKA VE KONFEDERASYONLARIN TEMEL DİNAMİKLERİ İLE İLGİLİ GÜNCEL DEĞERLENDİRMELER KONUSU İLE İLGİLİ OLARAK;


Sonuç: Sendikalarla ilişkilerin dikkat ve ihtiyatla sürdürüleceği,


Yapılacak Faaliyetler: Sendikalarla dolaylı ilişki ve iltisaklar geliştirileceği, Milli duyarlılıkları nedeniyle Sendikal faaliyetlerden dışlanan sendikacılardan bir temas grubu oluşturulacağı ve bunlardan sendikal faaliyetlerin maniple edilmesinde istifade edileceği belirtilmiştir.


MEDYANIN DURUMU VE HÜKÜMETİN MEDYAYA YÖNELİK FAALİYETLERİ İLE İLGİLİ OLARAK YAPILAN ÇALIŞMALAR KAPSAMINDA;


Sonuç:Hükümetin medyaya yönelik faaliyetlerine karşı bu çalışma kapsamında önerilen tedbirler alınacağı,


Yapılacak Faaliyetler: Belirlenecek esaslar çerçevesinde, mevcut hükümetin ulusal çıkarlara ters düşen uygulama ve icraatlarının, bazı ulusal yayın kanallarınca maniple edilmesinin sağlanacağı,


-Cumhuriyet Gazetesinin desteklenmesi ve güçlendirilmesinin inceleneceği, İktidar partisi tarafından tasfiye edilen ulusalcı ve milliyetçi basın mensuplarının görevlendirilmesi konusunun inceleneceği, 


İktidar partisinin, bölgesel ve yerel medyada oluşturduğu yandaş kesime karşı, alternatifler yaratılması konusunun inceleneceği, TSK’ne bağlı kurum ve iştiraklerce, TSK’ne karşı hasmane tutum takınan medya ve kurumlara ekonomik yaptırımlar uygulanmasının inceleneceği, 


İkili görüşmeler, internet ve vatansever.info sitesi vasıtasıyla sivil toplum örgütlerinin harekete geçirileceği, Dış güçlerle bağlantısı olan yazarlar ve diğer şahısların kamuoyuna deşifre edileceği belirtilmiştir.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU DEVRE RAPORU–11

(16 ŞUBAT 2004)


16 Şubat 2004 tarihli Devre raporunda, Prof Dr. Erol MANİSALI ile yapılan görüşme ve bu görüşmede Erol MANİSALI’nın anlatımlarının başlıklar halinde belirtildiği görülmüştür.


PROF.DR.EROL MANİSALI İLE YAPILAN GÖRÜŞME SONUÇLARI BAŞLIĞI ALTINDA; 12 Şubat 2004 günü saat:12.00 de Harbiye Orduevi lobisinde Erol MANİSALI ile buluşulduğu, Restoranda öğle yemeği ikramını müteakip, 1007 No.lı odada görüşmeye başlanıldığı, Bütün görüşme süresince kendisinden habersiz ses kaydı yapıldığı, Erol MANİSALI’nın konuları dikkat, ilgi ve takdirle dinlediği, her konu ile ilgili görüşlerini açıkladığı belirtilmiştir. 


HÜKÜMETİN ACİL EYLEM PLANI BAŞLIĞI ALTINDA; “İthalatın ihracata oranla 22 milyar dolar fazla olması ve 7 milyar dolar cari işlemler açığı, son 10 yılın rekorudur”, “Yolsuzlukla mücadeleyi; hem kendisinden korktuğu için, hem de diğerleri hakkındaki dosyaları koz olarak elinde bulundurmak istediği için ağırdan alıyor”, “Özelleştirmedeki başarısızlığı aslında iyi bir başarısızlıktır. TEKEL’i ne kadar geç satsa o kadar iyidir”,


“Bu çalışmayı kamuoyu ile paylaşmak için;  Yıldırım KOÇ aracılığı ile kullanabilirsiniz, ben onu güvenilir buluyorum, YOL-İŞ’ten Fikret beyi, ATO Bşk. Sinan AYGÜN’ü, Aydınlık’tan Adnan beyi kullanabilirsiniz. Aydınlık bir defa yazınca bir çok köşe yazarı oradan alıntı yapıyor”,


“Aydın DOĞAN ve TÜSİAD medyası % 70 düzeyinde. Anadolu medyası birbirinden kopuk. Bunları birleştirip koordine edebilirseniz bir güç haline gelirler”, “Yerel Televizyonlar Birliğini bırakıp, ayrı ayrı güvenilir Tv. ve gazetelerle temas etmek lazımdır” dediği,


ULUSAL BİRLİK HAREKETİ STK PLATFORMU BAŞLIĞI ALTINDA; “Ulusal Birlik Platformu esas benim konum”, “Yaşar HACISALİHOĞLU gitti, toplantıya katıldı, bana bilgi getirdi. Beni de çağırdılar ama ben gitmedim. İçinde hoşlanmadığım insanlar var” 


“Türkan SAYLAN gibi gardrop Atatürkçüleri var. AB’ne laf söyletmiyor, Gümrük Birliğini savunuyor, Atatürkçüyüm diyor. Olmaz böyle şey. TÜSİAD’dan farkı yoktur. Atatürkçülüğü istismar ediyor, kullanıyorlar”,


“Berkarda’yı tanırım. Elini taşın altına koymaz. Atatürkçülüğün altını eğitim politikası ile ticaret politikası ile vs. ile doldurmazsan ayaksız masa gibi olur”, “TSK’nin müdahalesi ile ilgili sözünde ne kadar samimi ona bakmak lazım. Bu söz TÜSİAD ile örtüşmüyor”, 


“Halkın eğitilmesi değil, örgütlenmesi önemli. Ben öğrenciyi eğitiyorum, gidip Fransız şirketinde iş bulup Türkiye aleyhinde çalışıyor. Ulusalcı bakış çok önemli”, “Yine de araya Yaşar HACISALİHOĞLU gibi birini koyup kullanabilirsiniz” dediği,


AB TARAFINDAN FİNANSE EDİLEN PROJELER BAŞLIĞI ALTINDA; “Bir yönüyle, STK’na para verip, onları denetimleri altında tutmak istiyorlar. Bir AB kimliği yaratmak istiyorlar. Ayrılan para ciddi bir rakamdır” dediği,


KAMU YÖNETİMİ TEMEL KANUNU TASARISININ ARKA PLANI BAŞLIĞI ALTINDA; “Bu bilgiler gerçekten çok önemli bilgiler”, “Bunları ben de yazı ve konferanslarımda kullanacağım”, “Anadolu medyasında kullanılabilir”, “Yaşar HACISALİHOĞLU ve Yıldırım KOÇ aracı olur”, “İstanbul medyasında bütünü göstermeden Emin ÇÖLAŞAN’a verilebilir. Bütünü görürse ucu Aydın DOĞAN’a dokunabilir diye korkar”, “MHP tandanslı gazetelere ben çok sıcak bakıyorum. Kullanabilirsiniz”, “Aydınlık istediğiniz her şeyi yayınlar” dediği,


MUHAFAZAKARLIK VE DEMOKRASİ SEMPOZYUMU BAŞLIĞI ALTINDA; “Benim yazı ve konuşmalarımda”; “Köktendinci-gayri milli sermaye, Sarıklı – papyonlu, İçimizdeki Danimarka gibi söylemlerim tuttu”, “Bunlar kökten dinci bile değil, gayri milli sermayenin emrinde dediğim zaman, sarıklılar papyonluların emrinde dediğim zaman, çok olumlu tepki ve telefonlar alıyorum” dediği,


SENDİKA VE KONFEDERASYONLARIN DURUMU VE TEMEL DİNAMİKLERİ BAŞLIĞI ALTINDA; “YOL-İŞ ve Yıldırım KOÇ’a güveniyorum kullanabilirsiniz. Onları kullanarak sendikaları maniple edebilirsiniz”, “Çizelgeleri bana e-posta ile gönderirseniz sevinirim” dediği,


İRTİCA İLE MÜCADELE SEMPOZYUMU BAŞLIĞI ALTINDA; “Sempozyum konusu benim konum değil”, “Ben o konularda çok az kafa yorabiliyorum. Benim konum ulusal cephe. Ben onunla çok meşgulüm. Mücadele başka bir alan”, “Siz o konuda Alpaslan IŞIKLI ve Sina AKŞİN ile görüşebilirsiniz”.


“Toktamış ATEŞ fetullahçıdır. Ben dikkat etmenizi öneririm”. “Batının ve kapitalizmin Türkiye karşıtı faaliyetlerinde irtica sadece bir araçtır” dediği görülmüştür.


GENEL KONULAR BAŞLIĞI ALTINDA İSE; “Türkiye’de Ulusal Cephe Hareketi kopuk. Bütün gayreti bunların birbiri ile ilişkilendirilmesine vermek lazım”, “Böyle olursa Tv. de olur, gazete de olur. Dip dalgası da sahip bulur”, “Tepki bakımından sorun yok. Tepkilerin birleştirilmesinde sorun var” dediği tespit edilmiştir.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU DEVRE RAPORU–12

(19 ŞUBAT 2004)


Bahse konu sunumun takdim planında Cumhuriyet Çalışma Grubu Planlı Faaliyetleri, Çerkezlerin Faaliyetleri ve Kafkas Dernekleri, Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu, Av. Orhan PEKMEZCİ’nin AİHM’de Açtığı Dava, T. Ulusal Güvenlik Stratejileri Araştırma Merkezi konularının anlatıldığı belirtilmiştir.


PLANLI FAALİYETLER BAŞLIĞI ALTINDA;


AFİŞ ÇALIŞMASI KAPSAMINDA; İlköğretim çağındaki öğrencilere dağıtılmak üzere 60.000 adet Atatürk Fotoğrafları, Atatürk’ ün Gençliğe Hitabesi, Atatürk’ ün izcisi kimdir, 2004 yılı takvimi, Haftalık ders programı çizelgesi, öğrenci ders çizelgesinin basımını tamamlandığı ve özel dağıtım planı ile İl J. K.lıklarına gönderildiğinin anlatıldığı görülmüştür. 


Yine bu çalışma kapsamında 15 Şubat 2004 günü Ankara’da oynanan  Gençlerbirliği- Galatasaray maçında açılmak için üzerinde “Spor yalnız beden kabileyetinin bir ifadesi değildir. Dikkat, zeka ve ahlakla birlikte olmalıdır. K.Atatürk”, “Kıbrıs Türktür. Türk Kalacak!” ifadeleri bulunan pankartlar hazırlandığı ancak Kıbrıs ile ilgili olan pankartın siyasi olduğu gerekçesiyle polis tarafından asılmasına izin verilmediği, asılan pankartın resminin slaytlarda bulunduğu görülmüştür. 


Ayrıca 21 Şubat 2004 günü Ankara Altınpark’ta MHP tarafından düzenlenecek şölende üzerinde; “Benim yegane fahrim, servetim Türklükten başka bir şey değildir.K. Atatürk”, “Kıbrıs Türktür. Türk Kalacak!”, “Hiçbir yabancı kökünü Türkiye’de aramasın. Türkiye Türklerindir!”, “Türkiye laiktir. Laik kalacak” ifadeleri bulunan pankartların asılmasının planlandığı belirtilmiştir.


BASINLA İRTİBAT VE BİLGİLENDİRME ÇALIŞMALARI KAPSAMINDA; 12 Şubat 2004 günü İstanbul Harbiye Orduevi’nde Prof. Dr. Erol Manisalı’ya, 18 Şubat 2004 günü bakanlıklar komuta katı toplantı salonunda 6 Üniversite Rektörüne Cumhuriyet Çalışma Grubunun raporunun sunulduğunun anlatıldığı görülmüştür. 


İNTERNET FAALİYETLERİ KAPSAMINDA; vatansever.info adlı  sitenin teknik alt yapısının sahte kimlikle ve yurt dışından tümüyle hazırlandığı, sitenin içerik bilgilerinin derlendiği, içerik bilgilerinin onayına müteakip sitenin açılmaya hazır hale getirildiği ifade edilmiştir.


YIKICI, BÖLÜCÜ VE İRTİCAİ UNSURLARLA MÜCADELE SEMİNERİ ÇALIŞMALARI KAPSAMINDA; Erzurum ve Kayseri J.K.lıklarında planlanan seminerlerin icra edildiği ve diğer J.Bölge.K.lıkları için emir ve özel dokümanların yayınlandığı belirtilmektedir.


ÇERKEZLERİN FAALİYETLERİ VE KAFKAS DERNEKLERİ BAŞLIĞI ALTINDA; “Türkiye’deki bazı çerkez kökenli vatandaşların, AB merkezli etnik ayrıştırma propagandalarının etkisi altında; Kafkas Dernekleri, Kafkas Dernekleri Federasyonu, Dünya Çerkes Birliği, Kafkas Araştırma Kültür ve Dayanışma Vakfı gibi çeşitli örgütlenmelere gittikleri,


Türkiye’de Kafkas Derneklerini merkezi bir örgütte toplama çalışmalarının, 1975 yılında Ankara da yapılan bir toplantı ile başladığı, sonraki yıllarda değişik toplantılar düzenlenerek KAF-DER adı altında Kafkas dernekleri birliği kurulduğu, Nisan 2002’de Ankara’da toplanan 51 dernek federasyona katılmak üzere ortak bir deklarasyon yayınlandığı ve Kafkas Dernekleri Federasyonunun 01 Temmuz 2003 tarihinde 21 derneğin katılımı ile kurulduğunun anlatıldığı görülmüştür.


DEĞERLENDİRME BAŞLIĞI ALTINDA;“STK şeklinde yapılan örgütlenmelerin AB merkezli olduğu”, “Kuzey Kafkas Cumhuriyetlerinden sağlanan katılımların Rusya Federasyonu ve Onun istihbarat örgütünün bilgisi ve himayesi altında gerçekleştiği”, “Anılan STK’larının Kıril alfabesi ile yazmak ve okumak istemelerinin, Latin alfabesini kullanmak istememelerinin dikkate değer olduğu”, “Ana dilde radyo ve televizyon yayını ve kurs açmak, çocuklara Çerkez dillerinde isim koymak istemelerinin de dikkate değer olduğu”, 


“Bu tarz çalışmaların diğer etnik gruplar tarafından da yapılabileceği düşünüldüğünde, sözde demokratikleşme adı altıda göz yumulan bu faaliyetlerin önümüzdeki dönemde etnik ve dini çözülmelere neden olabileceği”, “Ülkemiz üzerinde oynanan oyunların; dernek, vakıf, cemaat gibi adlandırmalarla münferit bir çalışmanın eseri olarak değil, bir bütünün parçaları olarak algılanması gerektiği”, “Mütakiben parçaların birleştirilmesi çalışmalarına başlanacağı” şeklinde değerlendirmeler yapıldığı görülmüştür.


SONUÇ BAŞLIĞI ALTINDA İSE; Özellikle Kürtler dışındaki etnik köken mensuplarından belirli makam ve mevkilere gelmiş kişilerin söz konusu tehlikeler hakkında bilgilendirilerek anılan STK faaliyetlerinin ulusalcı çizgiye çekilmesine davet edilmesi, bu çalışmanın internet tartışma gruplarına ve medyaya sızdırılarak kamuoyu ile paylaşılması, Vatansever. info adlı sitelerinde kullanılmasının uygun olduğu değerlendirilmiştir.


ULUSAL BİRLİK HAREKETİ STK PLATFORMU BAŞLIĞI ALTINDA;


Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu Lideri Prof. Bülent BERKARDA’nın gerçekleştirmiş olduğu faaliyet ve etkinliklerine dair zabıt ve raporlarını sunduğu belirtilmiştir. 


Bu faaliyet ve etkinlikler kapsamında,  28 Ocak 2004 Çarşamba günü; Gülseven YAŞER (ÇEV), Necmettin BAĞCI (TEV), Betül SÖZER (ÇEKÜL), Kemal ÖZDİN (USİAD), Pervin OLGUN (ÇYDD) ve Zafer FORTACI’nın (YHD) isimli şahısların katılımı ile  ATO Başkanı Sinan AYGÜN, Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı Nuri OK, MGK Gn. Sekreteri Org. Şükrü SARIIŞIK, Türkiye Barolar Birliği Başkanı Özdemir ÖZOK, CHP Gn. Başkanı Deniz BAYKAL ve Türk-İş Genel Başkanı Salih KILIÇ  ile görüşüldüğü belirtilmiştir. 


Bu görüşmenin amaçlarının ise; UBH’nin tanıtımını yapmak, TSK’ ne destek vermek, Hareketi yönetecek şemsiye kadro için güvenilir aday önerileri almak, Medya için finans kaynağı ve Ankara’da güvenilir gruplar bulmak olduğunun anlatıldığı görülmüştür.


Ayrıca Ulusal Birlik Hareketi STK Platformunu oluşturan kuruluşların, yeni katılan kuruluşları ve bu hareketten ayrılan kuruluşların isimlerinin slaytlara yansıtıldığı görülmüştür.


ULUSAL BİRLİK HAREKETİ STK PLATFORMU ULUSAL BİRLİK HAREKETİNE DAVET BAŞLIĞI ALTINDA; Bir çok STK’na Ulusal Birlik Hareketine katılıma davet nitelikli mektuplar ve e-postalar gönderildiği, bu mektuplarda UBH’nin ilkeleri, misyonu, amacı ve uygulama yöntemleri anlatılmakta olduğu ve bütün ulusal güçlerin harekete katılmasının istendiğinin anlatıldığı belirlenmiştir.


ULUSAL BİRLİK HAREKETİ STK PLATFORMU SON TOPLANTIDA ALINAN KARARLAR BAŞLIĞI ALTINDA; “Genişletilmiş UBH Toplantısının 28 Şubat 2004 Cumartesi günü Baltalimanı tesislerinde yapılması” “Açıklanacak olan “sivil uyarı metninin” gazetelerde yayınlanması” “Ankara’ya yapılacak yeni ziyaret programının Mart ayına ertelenmesi” “İ.Ü. ÇEV tarafından hazırlanan “4 Kasım’dan Bu Yana Neler Oldu” kitabına UBH’nin katılması” “Anadolu toplantılarının Nisan ayına ertelenmesi” “Star TV, TV8, NTV ve Yön FM için belirlenen üyelerin temasa geçerek UHB sözcülerinin programlarda yer alması” “ÇEV’in CD’sinin broşür haline getirilmesi” “Gelecek Toplantının 12 Şubat 2004 Perşembe saat 16.00 da ÇEV’de yapılması” kararlarının alındığının ifade edildiği anlaşılmıştır.


DEĞERLENDİRME BAŞLIĞI ALTINDA İSE; Ulusal birlik hareketinin son faaliyetlerinin uygun ve yerinde faaliyetler olduğu, Uyarılarının dikkate alındığı, Ancak klasik sol anlayışın devam ettiği, Merkez sağdan yönelen tepki oylarından güç alan iktidara karşı, merkez sağ tabana hitap edecek yaklaşımların daha sonuç alıcı olacağı şeklinde değerlendirmeler yapıldığı görülmüştür.


TÜRKİYE ULUSAL GÜVENLİK STRATEJİLERİ ARAŞTIRMA MERKEZİ KONUSU ALTINDA; “Türkiye Ulusal Güvenlik Stratejileri Araştırma Merkezinin (TUSAM) 10.02.2004 tarihinde işletmeciliğini Türk Metal İş Sendikasının yaptığı AKYURT Büyük Anadolu Oteli’nde yapılan törenle açıldığı”, “800 - 1000 kişilik katılımla icra edilen törende; İstiklal Marşı, saygı duruşu, bayrak ve Atatürk gibi konularda duyarlılık gözlendiği” ,


TUSAM YÖNETİM KURULU İSİM LİSTESİ BAŞLIĞI ALTINDA; Dr. Şenol KANTARCI’nın  Başkan olduğu, Ahmet Oğuz ÖZBEK’in Yönetim Kurulu Başkanı olduğu, Yönetim Kurulu Üyeleri’nin ise Prof. Dr. Ali KÜRELİ, Prof. Dr. Hülya GÜLER, Prof. Dr. Sema TEKİN,Prof. Dr. Selçuk Soner AKGÜN olduğu ,


TUSAM DANIŞMA KURULU İSİM LİSTESİ BAŞLIĞI ALTINDA; Bahse konu araştırma merkezinde görevli  danışma merkezi üyelerinin alt alta yazıldığı ,


TÜRKİYE ULUSAL GÜVENLİK STRATEJİLERİ MERKEZİ AÇILIŞA KATILANLAR BAŞLIĞI ALTINDA; ATO Başkanı Sinan AYGÜN, Emekli  Hv.Korg. Erdoğan ÖZALAN, gazeteci Saygı ÖZTÜRK, Türk Metal İŞ Sendikası Başkanı Mustafa ÖZBEK ve bu şahısların yanında siyasetçi, köşe yazarı, STK Başkanı ve Sendika Başkanı olan bazı şahısların açılışa katıldığı,


DEĞERLENDİRME BAŞLIĞI ALTINDA İSE;

-“ASAM Ermeni Araştırmaları Enstitüsünün ASAM Başkanı Ümit ÖZDAĞ’ın isteği ile dağıtıldığı”, 

-“ASAM’dan ayrılan Dr. Şenol KANTARCI’nın Türk Metal İş sendikası Başkanı Mustafa ÖZBEK ile dostluğunu kullanarak, sendikanın mali desteği ile TUSAM’ı kurduğu”,


-“ASAM’ın ABD’den mali destek aldığı, bu nedenle tespit ve değerlendirmelerinde ABD ile çelişmemeye çalıştığı, Ermeni masasının da ABD isteği ile kaldırılmış olabileceği yönünde teyide muhtaç bilgiler alındığı”,


-“TUSAM Başkanı Dr. Şenol KANTARCI’nın emanetçi olarak görüldüğü, yerine kuruluşun yapısının oturmasını müteakip bir başka kişinin başkan olarak geleceği yönünde söylentiler olduğu, bu kişinin de emekli bir general olabileceği”,


-“TUSAM yönetim kurulu başkanı Ahmet Oğuz ÖZBEK’in Türk-Metal İş Sendikası Başkanı Mustafa ÖZBEK’in oğlu olduğu, dolayısıyla sendikanın maddi desteğinin devam edeceği”,


-“Yönetim ve Danışma Kurullarının üyeleri ve ödül verilen isimlere bakıldığında; geniş bir yelpazeye yayılma eğilimlerinin göz önünde bulundurulduğu izlenimi edinilmekle birlikte, Türkiye Cumhuriyetinin ülkesi ve ulusuyla bölünmez bütünlüğünden yana bir duyarlılığın gözetildiği”,


-“Küresel dayatmalarla ulusal bütünlüğümüze ve üniter yapımıza yöneltilen tehditlere karşı ulusal bilinç ve onurlu bağımsızlığımız temelinde stratejiler üretebilecekleri” şeklinde değerlendirmelerin yapıldığı anlaşılmıştır.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU DEVRE RAPORU–13 (08 MART 2004)


Bahse konu sunumun girişinde, takdim planı başlığı altında, Cumhuriyet Çalışma Grubu Planlı Faaliyetleri, ABD Kamu Diplomasisi Dokümanının Değerlendirilmesi, Britsh Council’in “Kültürel Çeşitlilik” Konulu Faaliyeti, Altın Adam’ın Tahrifi konularının anlatıldığı belirtilmiştir.


PLANLI FAALİYETLER BAŞLIĞI ALTINDA;


Cumhuriyet Çalışma Grubunun 2003-2004 yılını kapsayan planlı faaliyetleri ile ilgili neler yapıldığının anlatıldığı görülmüştür. Bu çerçevede;


AFİŞ ÇALIŞMASI: Afiş çalışmaları kapsamında; MHP il teşkilatınca Ankara Altınpark’ta düzenlenen “Ahde Vefa” gecesinde Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından hazırlanan “Benim yegane fahrim, servetim Türklükten başka bir şey değildir.K. Atatürk”, “Kıbrıs Türktür.Türk Kalacak!”, “Hiçbir yabancı kökünü Türkiye’de aramasın. Türkiye Türklerindir!”, ifadeleri bulunan pankartların salona asıldığı, kendileri tarafından hazırlanan konuşma metninin salonda okunduğu, bahsi geçen faaliyetin Ortadoğu gazetesi köşe yazarlarından Özcan YALÇIN’ın “Ülkü Ocakları Gelecek Vaat Ediyor” başlıklı köşe yazısında yer aldığı belirtilmiştir. 


Yine aynı raporda MHP il teşkilatının düzenlediği “Hükumeti Ata’ya şikayet yürüyüşünde” kendileri tarafından hazırlanan, “Kıbrıs Türktür. Türk kalacak!” yazılı pankartın taşındığı ve 03 Mart 2004 tarihinde “Hilafetin İlgası ve Tevhid-i Tedrisat kanununun 80.yılı ve günümüz Türkiye’si” konulu panel kapsamında afiş, pankart ve el ilanı çalışması yapılarak bahse konu panelde bunların kullanıldığı fotoğraflarla gösterilmiştir. 


WEB SAYFASI ÇALIŞMASI: Web sayfası çalışması kapsamında; bahse konu web sayfasının 21 Şubat 2004 tarihinde www.vatansever.info ismiyle açıldığı, bugüne kadar siteyi 2980 kişinin ziyaret ettiği, toplam 69.561 üyesi bulunan 40 adet internet tartışma grubuna, çeşitli Tv ve gazetelerde çalışan 427 medya mensubuna ve milletvekillerine sitenin açıldığının e-posta ile bildirildiği, okuyucu mektupları ve e-postaların değerlendirilmesinin haftalık olarak yapılacağı anlatılmıştır.


AYDINLARLA YÜZYÜZE…ÇALIŞMALARI: Aydınlarla Yüz yüze çalışmaları kapsamında; 03 Mart 2004 tarihinde ATO Tesislerinde Atatürkçü Düşünce Derneği’nin görünür ev sahipliğinde gerçekleştirildiği belirtilen ve bütün ulusal birlik çizgisindeki Sivil Toplum Kuruluşlarının katılım ile icra edilen  “Hilafetin İlgası ve Tevhid-i Tedrisat kanununun 80.yılı ve günümüz Türkiye’si” konulu panelin icra edildiğinin anlatıldığı, ayrıca bahse konu panelin salon düzenlemesinin yanı sıra salonun dışında toplanan gençliğin organizasyonunun da Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından yapıldığı anlatılmaktadır. Salonun dışında ellerinde Türk Bayrakları ile toplanan çoğu genç şahıslardan oluşan bir grubun resimlerinin slaytlara yansıtıldığı görülmüştür. 


JANDARMA BÖLGE KOMUTANLIKLARI İRTİCA İLE MÜCADELE SEMİNERİ: Bahse konu çalışma kapsamında; Erzurum ve Kayseri J.K.lıklarında planlanan seminerlerin icra edildiği ve diğer J.Bölge.K.lıkları için emir ve özel dokümanların yayınlandığı belirtilmektedir.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU DEVRE RAPORU–14 (03 NİSAN 2004)


Bahse konu sunumun girişinde, takdim planı başlığı altında, Cumhuriyet Çalışma Grubu Planlı Faaliyetleri, Dolapoğlu Anadolu Lisesi 18 Mart Anma Programı, Ulusal Birlik Kurultayı Değerlendirmesi, Sosyal Bilimler Lisesi Müfredatı, TSK Mensuplarının Atatürkçü Düşünce Derneklerine Üye Olması, KKK ve Jandarma Lojmanları Seçim Sonuçları konularının anlatıldığı belirtilmiştir.

PLANLI FAALİYETLER BAŞLIĞI ALTINDA;

AFİŞ ÇALIŞMASI: Afiş çalışmaları  kapsamında; Vatansever.info isimli web sitesinin tanıtımı için Ulusal Birlik Kurultay’ında 1000 Adet, Ankara otobüs ve metro duraklarında 2000 Adet, Adana ve Mersin’de 2000 adet el ilanı dağıtıldığı, üniversite gençlerine yönelik olarak hazırlanan 3000 adet el ilanının ise dağıtılmasının planlandığı anlatılarak bu el ilanlarının resimlerinin slaytlara yansıtıldığı görülmüştür.


WEB SAYFASI ÇALIŞMASI: Web sayfası çalışması kapsamında; www.vatansever.info sitesine 8000’in üzerinde ziyaretçi girdiğini, günlük ortalama ziyaretçi sayısının 300’ü aştığını, sitede 32 adet Cumhuriyetçi Çalışma Grubu tarafından yazılan 11 adet ise basından seçilen makalelerin bulunduğu ifade edilmiştir.


JANDARMA BÖLGE KOMUTANLIKLARI İRTİCA İLE MÜCADELE SEMİNERİ:   Bahse konu çalışma kapsamında; Erzurum ve Kayseri J.K.lıklarında icra edilen seminerlerden sonra Tunceli, Batman, Adana ve Aydın J.Bölge Komutanlıklarınca da bahse konu seminerin icra edildiği ve seminer sonuç raporlarının ve diğer Jandarma Bölge Komutanlıkları seminerlerinin takip edildiği belirtilmektedir.

ULUSAL BİRLİK KURULTAYI BAŞLIĞI ALTINDA; 

Ulusal Birlik Kurultayı’nın (UBK) 20 Mart 2003’te Ankara Üniversitesi, DTCF konferans salonunda saat 10.30’da yaklaşık 400-450 kişinin katılımıyla başladığı, toplantı öncesi salonda Onuncu Yıl Marşı, Gençliğe Hitabe, çeşitli marşlar, İstiklal Marşı’nın şiiri ve Atatürk’ün kendi sesinden Onuncu Yıl Nutku katılımcılara dinletildiği belirtilmiştir. Bahse konu toplantıda toplam 225 kuruluşun temsil edildiği ve bunlardan birçoğunun isimlerinin slaytlara yansıtıldığı ,

Devam eden slaytlarda toplantı gündeminin maddelerinde neler olduğu belirtilerek divan başkanlığı seçiminin yapıldığı ve Divan başkanlığına ADD Genel Başkan Yrd. İsmet ŞAHİN, Divan üyeliklerine ise Divan Bşk.Yrd. Prof. Cengiz Çakır, Av.Erdoğan ÖZER, Av.İsmail DİNÇER’İN seçildiğinin anlatıldığı ,

Daha sonra seçilen şahıslardan bazılarının konuşmalarından alıntılar yapıldığı , 

Kamu-Sen Başkanı Bircan AKYILDIZ’ın Konuşması’ndan; 528 bin üyeye sahip olduğu, Ülkenin zor günlerden geçtiği, Kamu Reform Yasasının Yanlışlığını anlattığı, Yeniden Ey Türk Gençliği diye başlayan cümlenin hatırlanmasını istediği, 

İ.Ü.Rektörü Kemal ALEMDAROĞLU’nun Konuşması’ndan; Kuvayi Milliye Hareketi başlatılmasını, Bütün bildiklerimizi, bütün birikimlerimizi milletimize anlatmamız gerektiği, Bunun Atatürk gibi Anadolu’yu dolaşarak yapılmasını, Ülkenin şeyhler, müritler, dervişler devleti olmayacağını vurguladığı ,

Atatürk Çizgisi Platformu adına Metin GENÇ’in Konuşması’ndan; Siyasi iktidarı elinde bulunduran kişilerin, ya tarikat mensubu, ya da bölücülerle beraber olduğu, Atatürkçü Düşünce Eğitim Merkezini açacakları, AKP iktidarının tehlike olmadığı,  bunların hocasının emekli olduğu, En büyük tehlikenin Fethullah Gülen olduğu, Atatürkçülerin ve Cumhuriyetçilerin sesini duyuracakları bir basının olmadığı, ellerinde sadece Ulusal Kanal ve Cumhuriyet Gazetesinin bulunduğu ,

Çağdaş Eğitim Vakfı adına Gülseven YAŞAR’ın Konuşması’ndan; İstanbul’da bir araya gelerek “Ulusal Birlik Hareketini” oluşturdukları, Ülkeyi tehdit eden unsurlara karşı hemen tavır alınmasının gerektiği ,

Altınokta Körler Derneği adına Tufan İŞLİ’nin Konuşması’ından; 500 bin kişi adına konuştuğu, Bu tarihsel toplantının ülkenin bağımsızlığının tehlikede olması nedeniyle yapıldığı, Kuvayı Milliye ateşinin her tarafa yayılması, bütün ulusal güçlerin kurmay merkezinin oluşturulmasının gerektiği, Artık klasik anlayışla sağ-sol karşıtlığının sona erdiği, ortak ağ örülmesine ihtiyaç olduğu, Emperyalizme karşı ulusal güçlerin birlikteliğinin savunulmasının gerektiği, Sözün yerine eylem zamanının geldiği,  Türkiye’nin 1919 koşullarında olduğu ,

Ulusal Kanal adına Ferit İLSEVER’in Konuşması’ndan; Kuvayi milliye hareketinin sesi ve gözü olacakları, Buradan bir milli kongre kararıyla çıkılmasını, Ülkemizin uçurumdan aşağı yuvarlandığı, Kuvayi Milliye Merkezlerinin birleştirilmesini, Bir milli hükümet kararı ile bu toplantıdan çıkılması gerektiği, “Ya Türkiye Cumhuriyeti bu AKP’yi yıkacaktır, ya da AKP Türkiye’mizi yıkacaktır. Buranın eylem karargahı olmasını istiyorum.” şeklinde,

İ.Ü. adına Yaşar HACISALİHOĞLU’nun Konuşması’ndan; Üretilen bilginin bilince dönüşmediği sürece hiçbir anlam taşımadığı, Kapı kapı Anadolu’nun gezilmesi gerektiği, Denktaş’ın bir kararı olduğu ve şunu yaptığı, “Kıbrıs’ı ben vermiyorum, kim verecekse o gitsin demek istediği” ,

Trakya Ünv. Adına Prof. Dr. Ahmet SALTIK’ın Konuşması’ndan; Küreselleşmenin kuşatmanın maskesi ve emperyalizmin yeni adı olduğu, Kamu Reform Yasası ile ülkemizin pazar yapılmaya çalışıldığı, Ülkemizin yoksullaştırma süreci içerisine itildiği, Türban sorununun sinsice çözüleceği, TSK ve ordumuzun dimdik ayakta durduğu ve onlara güvendiği, 

Tayyip YENER’in Konuşması’ndan; Irak’taki fiili işgali protesto ederek konuşmasına başladığı, Artık işgal şeklinin değiştiği Türkiye’de kontrollü işgalin yapılmakta olduğu, Ulusal Güç Birliği olarak bu hareketin tüm yurda yayılması, Adı ulusal olup kendisi ulusal olmayan basına ambargo koyulması gerektiği ,

İzmir Ulusal Güçler Birliği Adına Erdoğan ÖZER’in Konuşması’ndan; Türkiye’nin birçok yerinde bu tarz oluşumların oluşturulduğu, fakat merkezinin olmadığı, şimdi bu yüzden burada olduklarını, yönündeki konuşmalardan  alıntılar yapıldığı tespit edilmiştir.

SONUÇ BİLDİRİSİ BAŞLIĞI ALTINDA; Sonuç Bildirgesi ADD Genel başkanı Ertuğrul Kazancı tarafından okunduğu, Sonuç Bildirgesinin özü itibariyle Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından kaleme alındığı belirtilen ULUSAL UYANIŞ VE BİRLİKTELİĞE ÇAĞRI METNİ ile aynı paralelde olduğunun tespit edildiği belirtilmektedir.

DEĞERLENDİRME: Değerlendirme başlığı altında Ulusal Birlik Kurultayı ile ilgili değerlendirmeler yapıldığı ve bu çerçevede;

-“Aşırı miktarda polis memurunun sabah saatlerinden itibaren toplantı sonuna kadar bölgede görevli olduğu”, “Emniyet mensuplarının toplantı süresince de sürekli katılımcıları göz hapsinde tutarak taciz ettikleri”, “Konuşmalar yapılırken, sesi yüksek seviyede el telsizleri ile salonda dolaştıkları,”, “Görüntü kaydı yaptıkları”, “Bu şekilde bir baskı oluşturma çabasında oldukları”,

-“Toplantıya katılan kuruluş temsilcileri “fark gözetmiyoruz” demelerine rağmen, kendi fikir ve ideolojilerinin söylemlerine yansıdığı”, 

-“Bunun da sosyalist ve milliyetçi çizgideki kuruluşların zoraki bir arada  tutuldukları izlenimi verdiği ve iki farklı bakış acısını yansıttığı”, 

-“Bu tarz yaklaşımların önüne geçilmediği taktirde önümüzdeki dönemlerde Ulusal Birlik Hareketinde çözülmeler yaşanabileceği”,

-“Bu çözülmeyi engellemek amacıyla farklı fikir yapısındaki kuruluşların daha sık bir araya getirilerek ideolojiden sıyrılmalarının sağlanması ve Atatürk çizgisinde ve fikrinde birleşilmesinin sağlanması gerektiği”,

-“Katılımcı kuruluşların tamamının tehlikenin boyutlarının farkında olduğunun gözlendiği,  bu yaklaşımlarının ilerisi için umut verdiği”, şeklindeki değerlendirmelerin yazıldığı görülmüştür.

TSK MENSUPLARININ ATATÜRKÇÜ DÜŞÜNCE DERNEKLERİNE ÜYE OLMASI BAŞLIĞI ALTINDA; 

Türk Silahlı Kuvvetleri İç Hizmet Yönetmeliğine göre Silahlı Kuvvetler personelinin Milli Savunma Bakanlığınca tespit edilerek Silahlı Kuvvetlere yayınlanan listede adları yazılı siyasi olmayan dernekler ile spor kulüplerinin faal olmayan üyeliklerine girebileceklerinin, bu listede spor ve mesleki nitelikte olan 71 adet derneğin adı bulunduğunun, bunlar arasında Atatürkçü Düşünce Derneği’nin yer almadığı anlatılarak bahse konu 71 derneğin ismin slaytlara yansıtıldığı görülmüştür.

DEĞERLENDİRME: Değerlendirme başlığı altında, TSK mensuplarının Atatürkçü düşünce derneklerine üye olması ile ilgili değerlendirmeler yapıldığı ve bu çerçevede;

-Atatürkçü Düşünce Derneği Genel Merkezi’nin faaliyetleri ve kadrosunun biyografik istihbaratı olumlu olduğundan TSK mensuplarının üye olabilecekleri dernekler listesine alınarak, personelin üye olmasına imkan sağlanabileceği, 

-Taşradaki şubelerinin çeşitli istismarlara açık olduğu, bu nedenle Genel Merkezin bütün taşra teşkilatını kontrol ve denetimi altına almasıyla TSK personelinin üye olmasına imkan verecek düzenlemelerin yapılmasını uygun  mütalaa edildiği şeklinde değerlendirmeler yazıldığı görülmüştür.

KKK VE JANDARMA LOJMANLARI SEÇİM SONUÇLARI BAŞLIĞI ALTINDA; Bahse konu sunumda KKK ve Jandarmaya ait Anıttepe, Güvercinlik, Beytepe, Etimesgut, Çankaya ve Çiğiltepe lojmanlarındaki 2004 Yılı Mahalli Seçimlerine ait seçim sandıklarından çıkan oyların parti bazında dağılımını gösteren tabloların slaytlara yansıtıldığı görülmüştür.

DEĞERLENDİRME: Değerlendirme başlığı altında, KKK ve Jandarma Lojmanları Seçim Sonuçları ile ilgili değerlendirmeler yapıldığı ve bu çerçevede;

-“Güvercinlik ve Beytepe’de AKP oyların çoğunu almıştır”,

-“Her ne kadar bu sandıkların bazılarında sivil şahıslarla karışık oy kullanılmış olsa da aradaki farkın fazlalığı, maalesef Güvercinlik ve Beytepe bölgesinde personelimizin en az yarısının AKP’ye oy verdiğini göstermektedir”,

-“Anıttepe bölgesinde SHP’nin”, 

-“İl Genel Meclisi oylarında üçüncü parti (412 oy )”

-“Büyükşehir Belediyesinde ikinci parti (984 oy) alması da her ne kadar Melih GÖKÇEK’e karşı Murat KARAYALÇIN’ın şahsına verilmiş oy olarak değerlendirilebilirse de maalesef personelin bölücü ve aşırı sol ittifaka da oy verdiğini göstermektedir”,

-“Kara Kuvvetleri Lojmanlarında da durumun çok farklı olmadığı”,

-“Personelin bilinçlendirilmesi ve siyasi tercihlerinin bu bilinç ışığı altında şekillenmesinin sağlanmasının önem arz ettiği”,

-“Bu durumun bilgilendirme ve bilinçlendirme faaliyetlerinin önemini ve bu faaliyetlere artan bir ivme ve gayretle devam edilmesi gerektiğine işaret ettiği değerlendirilmektedir” şeklinde değerlendirmeler yazıldığı görülmüştür.

HAVA KUVVETLERİ KOMUTANI ORG. HALİL İBRAHİM FIRTINA’NIN CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU FAALİYETLERİ HAKKINDAKİ GÖRÜŞLERİ

Mehmet Şener ERUYGUR ve Ahmet Hurşit TOLON’dan ele geçirilen CD’de yer alan CÇG klasörü içerisinde, “CUMHR. ÇALŞ. GRUB İ FIRTINANIN GÖRŞ” isimli vord dosyasında, Hava Kuvvetleri Komutanı Org. Halil İbrahim FIRTINA’nın Cumhuriyet Çalışma Grubu Faaliyetleri hakkındaki görüşlerini anlatır yazı olduğu görülmüştür. Bu yazının içerisinde ise;

01-“Üniversiteler ve işçi kesiminin üzerinde önemle durulması gerektiği, bu kesimlerin mutlaka kazanılması ve en uygun şekilde yönlendirilmesinin çok önemli olduğu,

02-Avrupa’da yaşayan ve bulundukları ülkede belirli mevkilere gelmiş (parlamenter, yönetici, iş adamı vb.) Türk asıllı kişiler yönlendirilerek, kendi isimlerinin, bulundukları ülkenin alfabesinde bulunmayan harflerle yazılması için müracaat etmelerinin sağlanması ve bu vatandaşlarımızdan benzer faaliyetler için yararlanılması,

03-Web sitesi kurulduktan sonra güvenliğinin test edilmesi, ondan sonra amacına yönelik kullanılması.

04-Hedef şahısların biyografik istihbaratı kapsamında, bu şahısların hassas taraflarının tespit edilmesi ve başkaları tarafından kullanılan şantaj unsurlarının da elde edilmesi, gerektiğinde bu şahıslara karşı kullanılmak üzere arşivlenmesi,

05-Cumhuriyet Çalışma Grubunda hukukçu personel de bulundurulması ve bu personelin hedef şahısların hukuksal açıklarının yakalanması ve hukuk yoluyla bunlarla mücadele edilmesi maksadına yönelik olarak kullanılması,

06-AKP ve bu partinin Belediye Başkanı adayları hakkında elde edilecek bilgilerin seçimden ne kadar önce basına sızdırılmasının uygun olacağı konusunda uzman görüşü alınması,

07-Basın ile irtibat kapsamında yazar ve muhabirler yerine, patronlar ile ilgilenilmesi, patronların kazanılması ve/veya teknik takibe alınması,

08-Özel İstihbarat Arşiv Sisteminin sayısal ortamda yedeklenmesi.

09-Kemal NEHREZOĞLU’nun Cumhurbaşkanı tarafından şu anda yürüttüğü göreve nasıl getirildiğinin araştırılması,

10-Süleyman DEMİREL’in siyası durum ve Mahalli İdareler Genel Seçimine yönelik tutum ve düşüncelerinin incelenmesi,

11-Abdülkadir AKSU ve Abdullah GÜL’ün sıfırlanması, bunların geçmişinde mutlaka karanlık ve hukuksuz bir şeyler bulunduğu, bunların ortaya çıkarılması,

12-Ömer ÇELİK’in geçmişinin karanlık olduğu, araştırılması gerektiği,

13-Afiş çalışmalarında, fotoğraf sanatçılarından, grafikerlerden, psikologlardan, toplum bilimciler gibi alanında uzman olan kişilerden yararlanılması” gerektiği belirtilmiştir.

CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBUNUN FAALİYETLERİNİ GERÇEKLEŞTİRDİĞİNİ GÖSTEREN DELİLLER


Cumhuriyet Çalışma Grubu planladığı görev ve faaliyetlerini nasıl ve ne şekilde uygulamaya koyduğunu aylık olarak hazırladığı devre raporlarında ayrıntılı olarak anlatmıştır. Dolayısıyla örgütün ülkede darbe zemini oluşturmak için hazırladığı planlarını yürürlüğe koyduğu ve bizzat uyguladığı açıkça anlaşılmaktadır. 

Örgütün bu planlarını uygulamaya  koyduğuna dair Cumhuriyet Grubunun grubunun devre raporlarının yanı sıra başkaca delillerde ele geçirilmiştir. Bundan sonraki bölümde bu deliller sırası ile anlatılacaktır.

Cumhuriyet Çalışma Grubu görev ve faaliyetlerini anlatan slayt sunumunda, Görsel Faaliyetler, Yazılı Faaliyetler, İnternet Faaliyetleri, Akademik Faaliyetler, İdari Faaliyetler ve Sanatsal Faaliyetler gerçekleştirileceği ve devamında bu faaliyetlerin nasıl ve ne şekilde gerçekleştirileceğinin anlatıldığı görülmüştür.


Görsel Faaliyetler başlığı altında, afiş çalışması, basınla irtibat ve bilgilendirme çalışması, gazete-bildiri çalışması, reklam panosu çalışması, lazer ışık demeti çalışması faaliyetlerinin planlandığı, 
Yazılı faaliyetler başlığı altında, 100.000 mektup çalışması ve 50.000 sms çalışması faaliyetlerinin planlandığı, İnternet Faaliyetleri başlığı altında, web sayfaları çalışması ve internette reklam çalışması faaliyetlerinin planlandığı, Akademik Faaliyetler başlığı altında, İrticai faal.müc. sempozyumu, ünv.bil.çal.“aydınlarla yüzyüze...!” faaliyetlerin planlandığı, İdari Faaliyetler başlığı altında, Bölge komutanlıklarında İrticai Faaliyetlerle Mücadele Seminerlerinin düzenlenmesi çalışmaları, ayrıca İl ve İlçelerin Sınıflandırılarak irticai faaliyetler açısından bölgesel tehditleri ortaya koymak için bilgilendirme ve bilinçlendirme faaliyetleri planlandığı, Sanatsal Faaliyetler başlığı altında ise, Cumhuriyet slayt gösterisi ve “şeriatın kestiği parmak” foto.serg. faaliyetlerinin planlandığı görülmüştür.


Cumhuriyet Çalışma grubunun geleceğe dönük perspektifleri kapsamında da, Cumhuriyet Platformu Oluşturulması, Ulusal Birlik Dernekleri Oluşturulması ve
Mahalli İdareler Genel Seçimleri ile ilgili çalışmalar yapılması planlandığı görülmüştür.


Başka bir slaytta da Cumhuriyet Çalışma Grubunun 2003-2004 döneminde icra edeceği bu faaliyetlerle ilgili  200.000 ABD doları kaynak ayrılması gerektiği belirtilmiştir.


01-Cumhuriyet Çalışma Grubu Görsel Faaliyetler başlığı altında, afiş çalışması, basınla irtibat ve bilgilendirme çalışması, gazete-bildiri çalışması, reklam panosu çalışması, lazer ışık demeti çalışması faaliyetlerinin planlandığı, Yazılı faaliyetler başlığı altında, 100.000 mektup çalışması ve 50.000 sms çalışması faaliyetlerinin planlandığı görülmüştür.

Cumhuriyet Çalışma Grubunun devre raporlarına bakıldığında bu faaliyetini aynen gerçekleştirdiği ve uygulamaya koyduğu anlaşılmıştır. Bunların yanı sıra şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 nolu CD de bu faaliyetlerde harcanan paralarla ilgili düzenlenen tutanaklar olduğu, bu tutanaklarda söz konusu harcamaları Jandarma Genel Komutanlığının Haber alma ödeneğinden karşılandığı, dolayısıyla tüm bu faaliyetlerin bizzat dönemin Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’un emir ve talimatları ile gerçekleştiği anlaşılmaktadır.

Şüpheli ŞENER ERUYGUR dan ele geçirilen 13 nolu CD de “harcamakar 2.doc” isimli Msword belgesinde; 

ONAY BELGESİ başlıklı 01.03.2004 tarihli “Hilafetin İlgasının 80 nci  Yılı Programı kapsamındaki cari harcamalar” konulu, Haberalma Ödeneğinden 1.500.000.000 TL ödenmesi konusunda hazırlanan D.Bşk.J.Kur.Alb.C.HASANHANOĞLU, İsth.Ynt.Ş.Müdürü  J.Kur.Kd.Binbaşı Mustafa KOÇ İstihbarat Başkanı Tuğgeneral Levent ERSÖZ adlarına imzaya açılan form olduğu,

ONAY BELGESİ başlıklı 19.03.2004 tarihli “Bayrak ve Atatürk posteri bedelinin ödenmesi” konulu Haberalma Ödeneğinden 500.000.000 TL ödenmesi konusunda hazırlanan D.Bşk.J.Kur.Alb.C.HASANHANOĞLU, İsth.Ynt.Ş.Müdürü  J.Kur.Kd.Binbaşı Mustafa KOÇ İstihbarat Başkanı Tuğgeneral Levent ERSÖZ adlarına imzaya açılan form olduğu,

ONAY BELGESİ başlıklı 23.02.2004 tarihli “Atatürk temalı takvim ve ders programı basımı” konulu, Haberalma Ödeneğinden 1.500.000.000 TL ödenmesi konusunda hazırlanan D.Bşk.J.Kur.Alb.C.HASANHANOĞLU, İsth.Ynt.Ş.Müdürü  J.Kur.Kd.Binbaşı Mustafa KOÇ İstihbarat Başkanı Tuğgeneral Levent ERSÖZ adlarına imzaya açılan form olduğu,


ONAY BELGESİ başlıklı 23.02.2004 tarihli “Atatürk temalı takvim ve ders programı basımı” konulu, Haberalma Ödeneğinden 1.500.000.000 TL ödenmesi konusunda hazırlanan D.Bşk.J.Kur.Alb.C.HASANHANOĞLU, İsth.Ynt.Ş.Müdürü  J.Kur.Kd.Binbaşı Mustafa KOÇ İstihbarat Başkanı Tuğgeneral Levent ERSÖZ adlarına imzaya açılan form olduğu,

ONAY BELGESİ başlıklı 19.03.2004 tarihli “Özel İstihbarat timi cari harcamaları” konulu, Haberalma Ödeneğinden 500.000.000 TL ödenmesi konusunda hazırlanan D.Bşk.J.Kur.Alb.C.HASANHANOĞLU, İsth.Ynt.Ş.Müdürü  J.Kur.Kd.Binbaşı Mustafa KOÇ İstihbarat Başkanı Tuğgeneral Levent ERSÖZ adlarına imzaya açılan form olduğu,

“Harcamalar” isimli klasör içerisinde bulunan “harcamalar.doc” isimli Msword belgesinde; MART 2004 AYINDA YAPILAN HARCAMALAR LİSTESİ başlıklı GENÇLERBİRLİĞİ STADINA, AFİŞ BEDELİ, 3 ADET MAÇ BİLETİ, 5 ADET BRANDA AFİŞ, YAPILAN BİR ÇALIŞMADA KATILIMCILARIN SİGARA,KONTÖR VE DİĞER MASRAFLARI ve benzeri toplam 22 kalem konuda yapılan toplam 3.300.500.000 Tl lık harcama listesi olduğu görülmüştür.


02-Cumhuriyet Çalışma Grubu İnternet Faaliyetleri başlığı altında, web sayfaları çalışması ve internette reklam çalışması faaliyetlerinin planlandığı görülmüştür.


Ayrıca şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 nolu CD de ele geçirilen delillerden örgütün vatanseverinfo isimli bir internet sitesi kurduğu ve bu internet sitesinde yürütme organını hedef alan haberler yapıldığı yada söz konusu sitede yürütme organını hedef alan haberler yapmak için tasarlanan bilgilerin saklandığı anlaşılmıştır.


Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 nolu CD de, “vatansever info” isimli klasör içersinde, “VATANSEVER INFO” isimli klasör, “RT” “RTE'nin oğlunun TRF KAZASI” isimli power point dosyası, “rkm” “rkm1” ve “tayyip erdoğan ile erenköy cemaati toplantıları” isimli word dosyaları, “1” “2” “3” “4” “5” “6” isimli winamp media file dosyalarının, 

“RT” isimli power point dosyasında, Recep Tayyip ERDOĞAN hakkında açılan davaların iktidar olduktan sonra düştüğü, davalara bakanların ise terfi edildiği ile ilgili gazete haberlerinin olduğu, 

 “rkm” isimli word dosyasında, “TAYYİP’TEKİ DEĞİŞİMİN ( ! ) ÖYKÜSÜNÜ BOMBA BİR KASETLE AÇIKLIYORUZ....” başlıklı internette yayınlanan haber olduğu, haber içeriğinde Recep Tayyip ERDOĞAN’ın 1990 yılında İstanbul Küçük Mustafa Paşa’da bir kahvehanede yaptığı konuşmaların içeriğinin anlatıldığı,

“rkm1” isimli word dosyasında, “BAŞBAKAN Recep Tayyip ERDOĞAN’ın 1990 yılında İstanbul Koca Mustafa Paşa’da Yaptığı Konuşması” başlığı ile başladığı ve bu konuşmanın çözümünün yazılı olduğu,

“tayyip erdoğan ile erenköy cemaati toplantıları” isimli word dosyasının, “GİZLİ” ibareli olduğu, yazı içeriğinde Albayrakların Erenköy cemaati ile ilişkilerinin iyi olduğu, Albayraklar’ın aslen Rum kökenli, Karadenizdeki Kadiri gruplar ile ilişkileri olduğu, Recep Tayyip ERDOĞAN’ın da katıldığı Feshane’de yapılan “Yüksek İslam Konseyi” adındaki toplantılarda rant paylaşımının yapıldığı, bu toplantıların Genel koordinatörlüğünü Mustafa Nuri TOPBAŞ’ın ve Kemal UNAKITAN’ın yaptığından bahsedildiği, 

“1” “2” “3” “4” “5” ve “6” isimli winamp media file dosyalarında Recep Tayip ERDOĞAN’ın değişik yerlerde yaptığı konuşmalardan çok kısa görüntülerin olduğu görülmüştür.

vatansever info/VATANSEVER INFO isimli klasör içersinde;

“AKSUSOY” isimli power point dosyasında, Abdülkadir AKSU’nun soy ağacının yazılı olduğu ve şematize edildiği, 

“RTESOY” isimli power point dosyasında, Recep Tayyip ERDOĞAN’ın soy ağacının yazılı olduğu ve şematize edildiği, 

“ABDULLAH” ve “ABDULLAH GÜL” isimli word dosyalarının aynı olduğu, içeriğinde Abdullah GÜL’ün 19 Eylül 1994 tarihinde AKPM Başkanı Angel MARTİNEZ’e yazdığı belirtilen mektup ile ilgili internette yayınlanan haber olduğu,  

 “AKPapahü” isimli word dosyasında, “Uyan Ey Millet! Arap Kürt Partisi Türkiye’nin altını oyuyor….” başlıklı internette yayınlanan haber olduğu, haber içeriğinin “Yerel Yönetim Yasaları” ile ilgili olduğu, bu yasa ile merkezi yönetimin etkisinin kısıtlanarak, ulusal bütünlüğü temel alan Cumhuriyetin üniter yapısının çökertileceğinden bahsedildiği, 

 “internet MASKENİN ARKASINDAKİ GERÇEK YÜZ” isimli word dosyasında, “İŞTE AKP MASKESİNİN ARKASINDAKİ GERÇEK YÜZ” başlıklı internette yayınlanan haber olduğu, haber içeriğinde “Küresel emperyalizmle işbirlikçilerinin 3 Kasım 2002 tarihli karşı devrim hamlesiyle Türkiye'nin başına musallat ettiği siyasal İslamcılar, 28 Mart 2004 yerel seçimlerinden biraz daha güçlenerek çıkmayı başardılar. Yazık ki, 3 Kasım 2002 tarihli karşı devrim dalgasının önüne geçmede yetersiz ya da isteksiz kalan iç dinamikler, geliyorum diyen ikinci dalganın önüne geçmede de isteksiz ve yetersiz kalmışlardır” ,


“SOYSOP2” isimli word dosyasında, “RUM GÜRCÜ KIRMASI TAYYİP VE ERMENİ DÖNMESİ ABDÜLKADİR AKSU” başlıklı haber olduğu, haber içeriğinde, Recep Tayyip ERDOĞAN ve Abdülkadir AKSU’nun Türk olmadığı belirtilerek “Benim üzerine ölü toprağı örtülmüş halkım da dolar düşüyor diye bu RUM-GÜRCÜ kırmasına oy vermeye devam etsin. PKK’nın envai çeşit isim ve ittifaklarla güneydoğuda siyasallaşmasını seyreden ERMENİ DÖNMESİ’ne de oy vermeye devam etsin. Ordu da, Paşalar da seyretsin.”,

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen ADD Genel Merkezi, Genel Başkan Odasından Alınan 5 nolu CD içerisinde; “vatansever info” isimli klasörde “tayyip erdoğan ile erenköy cemaati toplantıları.doc” isimli MSword dosyasının “GİZLİ” ibareli olduğu ve içeriğinde; Albayrakları grubu olarak bilinen aile hakkında “…Albayrakların Erenköy cemaati ile ilişkileri iyi. Menzil grubu  ile ilişkilerinin çok iyi olması şimdi mümkün değil. Menzil Grubu biraz daha milli bir grup. Albayraklar aslen Rum kökenlidir. Yani kökenleri, nesepleri biraz şeydir…” şeklindeki değerlendirmelere yer verildiği tespit edilmiştir.


03-Cumhuriyet Çalışma Grubu Akademik Faaliyetler başlığı altında, “aydınlarla yüzyüze...!” faaliyeti planlamıştır. Bu çalışmanın amacının, yıkıcı, bölücü ve irticai faaliyetlerle ilgili olarak akademik çevrelere, yerel yönetimler ve bölgesel kuruluşlara, üniversitelerden görevlendirilecek öğretim üyeleri vasıtasıyla yapılacak seminer ve konferans çalışmaları ile bilgi vermek, yapılan akademik çalışmalar hakkında yerel, bölgesel ve ulusal basın marifetiyle kamuoyunu bilgilendirmek olduğu belirtilmiştir.

Cumhuriyet Çalışma Grubunun devre raporlarına bakıldığında “HİLAFETİN İLGASI” isimli panelle ilgili bilgilerin bulunduğu ve bu panelin kendileri tarafından açıkça ifade edilmiştir.


Bunların yanı sıra Şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 nolu CD’de söz konusu panelle ilgili başkaca deliller elde edilmiş ve bu delillerde söz konusu panelin bizzat Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından düzenlendiğini açıkça göstermiştir.

Ayrıca yine 13 nolu CD içersinde “Harcamalar” isimli klasörde bulunan “harcamakar 2.doc” isimli Msword belgesinde; ONAY BELGESİ başlıklı 01.03.2004 tarihli “Hilafetin İlgasının 80 nci  Yılı Programı kapsamındaki cari harcamalar” konulu, Haberalma Ödeneğinden 1.500.000.000 TL ödenmesi konusunda hazırlanan D.Bşk.J.Kur.Alb.C.HASANHANOĞLU, İsth.Ynt.Ş.Müdürü  J.Kur.Kd.Binbaşı Mustafa KOÇ İstihbarat Başkanı Tuğgeneral Levent ERSÖZ adlarına imzaya açılan form olduğu görülmüştür.

Dolayısıyla sözde sivil kuruluşlar tarafından düzenlendiği öne sürülen bahse konu sempozyumda, harcanan paraların dahi Jandarma Genel Komutanlığının Haberalma ödeneğinden karşılandığı açıkça anlaşılmaktadır.


Yine 13 nolu CD’de vatansever info/VATANSEVER INFO isimli klasör içersinde; “HİLAFET” isimli word dosyasında, “KARŞI DEVRİM HEVESLİLERİNE ULUSAL TAVIR…” başlıklı internette yayınlanan haber olduğu, haber içeriğinde, ATO’da düzenlenen “03 Mart 2004, Hilafetin İlgası ve Tevhid-i Tedrisat Kanunu’nun 80. Yılı ve Günümüz Türkiye’si” konulu panele Orgeneral Aytaç YALMAN, Oramiral Özden ÖRNEK, Orgeneral M.Şener ERUYGUR, Orgeneral İlker BAŞBUĞ, Orgeneral Fethi Remzi TUNCEL, Orgeneral Şükrü SARIIŞIK ve Korgeneral Metin Yavuz YALÇIN’ın katıldığı, bu katılımın anlamlı bir katılım olduğundan bahsedildiği görülmüştür.

Dolayısıyla örgütün, söz konusu panelle ilgili kamuoyunda gerekli tepkiyi oluşturabilmek için yine CÇG kapsamında illegal olarak kurulan vatansever info isimli internet sitesinde yayınladıkları anlaşılmaktadır.


04- Cumhuriyet Çalışma Grubu İdari Faaliyetler başlığı altında, ayrıca İl ve İlçelerin irticai faaliyetler açısından sınıflandırılması, bu kapsamda da her il ve ilçe sorumluluk sahasında; Açılan Kuran Kursu sayısı, İmam Hatip Okullarının öğrenci durumu, Nüfusa göre cami ve mescit miktarı, Camilerde ve mescitlerdeki toplam din görevlisi miktarı, İrticai yapılanma maksadıyla yürütülen bölgesel çalışmalar ve bu kapsamda değerlendirilen vakıf, dernek, pansiyon, özel okul, aş evleri gibi faaliyet yürüten kuruluş ve alanlar, Üniversite, fakülte, yüksek okullardaki irtica yanlısı öğrenci ve öğretim görevlisi sayısının tespit edilmesi planlanmıştır.


Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 Nolu CD içersinde, BİYOGRAFİK İSTHB/ADANA J BÖLE K LIĞI isimli klasörde, “Görüntü kayıtları” ve “resimler” klasörlerinin olduğu, “Görüntü kayıtları” isimli klasör içersinde, “K.Maraş-Türkoğlu İHL.Gizli Kamera, Diğer okullar normal Kame” isimli 3 dakika 21 saniyelik bir görüntü dosyasının olduğu, görüntü dosyası incelendiğinde, 08.05.2003 tarihinde bir okulun öğretmenler odasında ve koridorlarında türbanlı bir bayanın gizli kamera ile çekilen görüntülerinin olduğu, 

“resimler” isimli klasör içersinde, 6 adet power point dosyasının olduğu, bu dosyalardan “Elbistan Cüceli ilk öğr.” İsimli power point dosyasında, Kahramanmaraş ilinde bir okulun bahçesinde çekilmiş türbanlı bir öğretmenin resminin olduğu, “Elbistan İmam Hatip” isimli power point dosyasında, Kahramanmaraş Elbistan İmam Hatip Lisesinde çekilmiş türbanlı öğrencilerin resimlerinin olduğu, “Elbistan Karamağra İlk Öğrt.” İsimli power point isimli dosya içersinde, Kahramanmaraş Elbistan ilçesinde bir ilköğretim okulunda türbanlı bir bayanın resimlerinin olduğu, “K.Maraş İmam Hatip”  isimli power point dosyası içersinde, Kahramanmaraş imam hatip lisesinde bayan öğrencilerin türbanlı resimlerinin olduğu, “Maraş Türkoğlu İ.H.L.” power point dosyası içersinde, Kahramanmaraş imam hatip lisesinde türbanlı öğrenciler ve öğretmenlerin çekilmiş resimlerinin olduğu, “Merkez Elmalar İlk öğrt.” İsimli power point dosyası içersinde, Kahramanmaraş da bir ilk öğretim okulunda türbanlı bir bayanın resimlerinin olduğu ,

 “Cami Takip1” isimli resim dosyasında ise Jandarma Binbaşı Mustafa AKIŞ tarafından hazırlandığı anlaşılan örnek bir çizelge olduğu, çizelge içersinde, caminin adı, caminin kapasitesi (kişi), vakit namazlarına ibadet için gelen kişi sayısı, vakit namazlarında caminin doluluk oranı, Cuma namazlarına ibadet için gelen kişi sayısı ve Cuma namazlarında camilerin doluluk oranı başlıklarının bulunduğu ,

 “İLLERİN İRTİCAİ TEHDİT DURUMUNA GÖRE SIRALAMA EK-D” isimli Excel dosyasında, 81 vilayet hakkında puanlama şeklinde yapılan değerlendirmelerin olduğu görülmüştür.

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 5 nolu CD içerisinde; “SAĞLIK BAKANLIĞI” isimli word dosyasında, Sağlık Bakanlığı ana binası altında ve Tarım Bakanlığı ana binası altında 02 Ocak 2004 günü kılınan Cuma namazı ile ilgili hazırlanan bilgi notu olduğu, bilgi notu içersinde, mescidin yeri ve Cuma namazına katılan kişilerin sayısının belirtildiği ,

“TARIM KÖY İŞL.BAK.” isimli word dosyasında, 02 Ocak 2004 günü Tarım Bakanlığı çalışanlarının Cuma vaktinde Cuma namazı için hazırlık yaptığı ve Bakanlık binası yakınındaki Tarım Vakfı camisine gittiklerinin belirtildiği ve caminin dağılımı sırasında çekilen görüntülerin olduğu tespit edilmiştir.


05- Cumhuriyet Çalışma Grubu İdari Faaliyetler başlığı altında, ayrıca İl ve İlçelerin irticai faaliyetler açısından sınıflandırılması, bu kapsamda yukarıda belirtilen faaliyetlerin yanıra Bölgesel ve yerel yayın yapan gazete ve dergi sayısı, Radyo ve TV miktarı, Aşırı sağ ve irticai faaliyetlere meyilli siyasi partilerin aldıkları oy miktarı gibi somut kriterler üzerinden sınıflandırma yapılması planlanmıştır.

Şüpheli Şener Eruygur’dan ele geçirilen 13 nolu CD de, “TELEVİZYON KANALLARININ DEĞERLENDİRİLMESİ” isimli power point dosyası içersinde, 5 ayrı yerel televizyonla ilgili yapılan araştırma ve değerlendirmelerin ,

13 nolu CD’de MEDYA isimli klasör içerisinde bulunan,   “MEDYA DEĞERLENDİRMESİ.ppt” isimli Power Point sunusunda; “Hükümetin medya organlarını kendi siyasi amaçları doğrultusunda kullanması ve medyanın kontrol altına alınmasına yönelik icra edilen faaliyetler.” konulu “GİZLİ” ibareli Ulusal yayın yapan gazete, dergiler ve televizyonlar  hakkında yayın adı, yayın grubu, tandansı, iltisaklı olduğu parti ve tirajı başlıkları taşıyan listelerin, bazı gruplara ait şirket listelerinin, bu grup ve şirketlerle ilgili görüşlerin ve BDDK tarafından tasarruf mevduatı sigorta fonuna devredilen bankalar ve tasfiye edilen medya mensupları hakkında bilgilerin olduğu, 

“MEDYA OPR ARZ.ppt” isimli PowerPoint dosyası sunusunda; “Diğer medya kuruluşlarından farklı olarak, Cumhuriyet kazanımlarını savunmada istikrarını muhafaza eden Cumhuriyet Gazetesi’nin desteklenmesi ve güçlendirilmesi kapsamında, TSK birimlerinde satışı ve TSK’ne bağlı kurum ve iştiraklerce desteklenmesi (Oyak Bank’ın reklam vermesi v.b.),” ve “İkili görüşmeler ve İnternet siteleri vasıtasıyla sivil toplum örgütlerinin harekete geçirilmesi,” şeklinde ifadelerin, “yazarlar.doc” isimli word belgesinde; POSTA, RADİKAL, SABAH, STAR, TERCÜMAN (Dünden Bugüne), TÜRKİYE, VAKİT, VATAN, YENİ ŞAFAK, ZAMAN, AKŞAM, EVRENSEL, GÖZCÜ, HÜRRİYET, MİLLİ GAZETE, ORTADOĞU isimli gazetelerin köşe yazarlarının 1. Öncelikli Yazarlar, 2.Öncelikli Yazarlar ve Diğer Yazarlar başlıklarının altında tasnif edildiği, 

“YENİÇAĞ ARSLAN BULUT.doc” isimli word belgesinde 12.01.2004 tarihinde Yeniçağ Gazetesi yazarı Arslan BULUT ile yapılan görüşmenin notlarının bulunduğu, “Şahsın kendi fikirlerine yakın kişilerin bir araya gelmesinin özlemini çektiğini, bizimle daha sık görüşeceği Ankara’ya geldiğinde muhakkak ziyaret edeceğini beyan ettiği, örgütlenebilmek için MHP tabanının kullanılabileceğini Devlet BAHÇELİ’nin tehlikeli ve sakıncalı biri olduğunu, TSK’nın OYAK aracılığı ile Türkiye’yi bölmeye çalışan CNN,NTV,HABER TÜRK gibi yayın organlarına para transferi yaparken niçin vatan sever yayın organlarına kayıtsız kaldığı bu konunun sorgulanmasının gerektiği,” şeklinde beyanların ,yer aldığı anlaşılmıştır.


06-Cumhuriyet Çalışma grubu geleceğe dönük perspektifleri kapsamında da, Cumhuriyet Platformu Oluşturulması ve Ulusal Birlik Dernekleri Oluşturulması planlamıştır.

Şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 nolu CD de örgütün bu faaliyetlerini gerçekleştirdiğine dair başkaca deliller elde edilmiştir.

        Bahse konu 13 nolu CD de “ulusal Birlik Hareketi” alt klasörü içerisinde; “prof. dr. BÜLENT BERKARDA”, “Ubh”, “ULUSAL MUTABAKAT EYLEM PLANI” ve “ulusun sesi sine-i millet” isimli (4) adet PowerPoint belgesi ile “STK_platformu_1”, “STK_Platformu_2”, “UBK”  ve “ulusal birlik hareketi kurultayı Sonuç Bildirgesi” isimli (4) adet Word belgesi olduğu, 




“prof. dr. BÜLENT BERKARDA” isimli PowerPoint belgesinin toplam (37) adet sunumdan oluştuğu içerisinde “ULUSAL BİRLİK HAREKETİ STK PLATFORMU” (1 ile 5 numaralı slaytlar arası) başlığı altında Taksimde bulunan Bülent BERKARDA isimli şahsa ait derneğin ziyaret edildiği, ziyaret sırasında ülke gündemi, iktidarın icraatlarının kendileri tarafından takip edildiği, halkın eğitilmesi gerektiği gibi yazıların yer aldığı devamında (6 ile 37 numaralı Slaytlar arası) “İnsanca Yaşam Projesi’nin Arka Planı” başlığı altında Projenin Ana Hedefi, Projenin Alt Hedefleri, Projeyi Destekleyen STK’lar, Sonuç ve Teklifler gibi alt başlıklar halinde konuların sıralandığı,  


“STK_Platformu_2” isimli Word belgesi içerisinde “BİLGİ NOTU” başlığı altında Özel İstihbarat Tim Komutanı J.Yzb. Enver ÖZKAL ve tim elemanı J.Bçvş. Emin CEYLAN isimli şahısların 10-11 Ocak 2004 tarihinde Kadıköy Belediyesi’nin AB organları ile müşterek çalışmaları hakkında bilgi toplamak amacıyla J. Gn. K.lığınca İstanbul iline gönderildikleri burada fikir alışverişinde bulunmak üzere Prof Dr. Erol MANİSALI ile görüşme yapılacağı, Jandarma Genel Komutanlarının Bülent BERKARDA verilmesini istediği belgelerin verileceğine ilişkin notların yer aldığı,  

“UBK” isimli Word belgesi içerisinde 20 Mart 2003 tarihinde saat 10.30 da Ankara Üniversitesi DTCF konferans salonunda Ulusal Birlik Kurultayı’nın (UBK) başladığı bu konferansa başlıklar altında hangi şahısların ve kurumların katılacağı devamında konuşmacı olarak katılan bazı şahıslara ait konuşma metni özetlerinin yer aldığı (14) sayfalık yazı olduğu, 


“ulusal birlik hareketi kurultayı Sonuç Bildirgesi” isimli Word belgesi içerisinde “Ulusal Birlik Kurultayı Sonuç Bildirgesi” başlığı altında Mart 2004 günü Ankara’da toplanan Ulusal Birlik Kurultayı’nda (UBK) alınan kararlara ait maddelerin yer aldığı ve sıralandığı (2) sayfalık yazının bulunduğu,   


“ULUSAL MUTABAKAT EYLEM PLANI” PowerPoint sunumunun (1) sayfadan oluştuğu içerisinde “ULUSAL MUTABAKAT EYLEM PLANI” başlığı altında “I TARTIŞMA AŞAMASI, II DEKLARASYON AŞAMASI, III İCRA KURUMLARI AŞAMASI yan başlıklarının yer aldığı ve oklar ile gösterildiği şema şeklinde hazırlanan yazı olduğu,  



“ulusun sesi sine-i millet” isimli PowerPoint sunumunun toplam (11) slayt gösterisinden oluştuğu içerisinde; “JANDARMA İSTİHBARAT BAŞKANLIĞI GİZLİ” ibareli ve “ULUSUN SESİ SİNE-İ MİLLET” haber programı projesinin değerlendirilmesi konulu ve alt başlıklar halinde Projenin Amacı, uygulama yöntemi, olumlu yönleri sonuç ve öneriler gibi konuların yer aldığı,     

“PROF. DR. EROL MANİSALI GRŞ” isimli power point dosyasında, Prof. Dr. Erol MANİSALİ ile yapılan görüşmenin rapor şeklinde hazırlandığı görülmüştür.

 “rt” isimli power point dosyasında, sunumun “Özel Bilgi Arzi” başlığı ile başladığı, devamında, “Av. Orhan PEKMEZCİ’nin AİHM’de Açtığı Dava” “Hükümetin Acil Eylem Planı” “ULUSAL BİRLİK HAREKETİ” “AB Tarafından Finanse edilen Projeler” “İnsanca Yaşam Projesi’nin Arka Planı” “Kamu Yönetimi Temel Kanunu Tasarısının Arka Planı” “Muhafazakarlık ve Demokrasi Sempozyumu” “Sendika ve Konfederasyonların Durumu ve Temel Dinamikleri” “Çerkezlerin Faaliyetleri ve Kafkas Dernekleri” başlıkları altında konularla ilgili yapılan çalışmaların anlatıldığı tespit edilmiştir.


08-Cumhuriyet Çalışma grubu geleceğe dönük perspektifleri kapsamında da, Mahalli İdareler Genel Seçimleri ile ilgili çalışmalar yapılmasını planlamıştır. Örgütün bu planlarına bakıldığında, Mahalli İdareler Genel Seçimleri Kapsamında; “Mahalli İdareler Genel Seçimlerinde yurt genelinde AKP’nin, Doğu ve Güneydoğu Anadolu’da DEHAP’ın muhtemel başarılarını engellemek maksadıyla; Merkez sağda alternatif bir partinin güçlendirilmesi, AKP ve DEHAP’a karşı seçim ittifakı yapılması projeleri üzerinde çalışılması gerektiği belirtilmiştir.


Şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 nolu CD de örgütün özellikle AKP’ye yönelik çok kapsamlı çalışmalar yaptığı, yerel seçimleri etkilemek ve yönlendirmek için bir taraftan birçok AKP’li hakkında yıpratıcı ve karalayıcı maksatlı topladıkları bilgileri kullanmayı, diğer taraftan da Ali Müfit GÜRTUNA, Turgut ALTINOK gibi AKP’li Belediye Başkan adayları AKP den koparıp DYP çatısı altında toplamayı hedefledikleri, bunların yanı sıra bazı milletvekillerine şantaj yaparak sindirmeyi ve bu çerçevede bir çok faaliyetler planladıkları anlaşılmıştır.

Mehmet Şener ERUYGUR’a ait “S_ERUYGUR_13 NOLU CD” içersinde bulunan “siyaset” klasörü içersinde, iki alt klasör, beş adet Word dosyası, bir sunum dosyası ve birde media playır dosyası bulunduğu görülmüştür.

“GÜÇ BİRLİĞİ” isimli alt klasörü içersinde; iki adet “AKP ALTERNATİF” ve “DEHAP ALTERNATİF”  isimli Word dosyaları olduğu, “AKP ALTERNATİF” isimli Word dosyası içersinde; “3 Kasım 2002 Milletvekili Genel Seçimleri Partilerin Aldıkları Oyların karşılaştırılmasııyaslanması” başlığının olduğu ve Türkiye geneli AKP-DYP-ANAP-MHP partilerinin, İl bazında aldıkları oy oranlarının karşılaştırılmalı olarak çizelge halinde yazılı olduğu,

 “milletvekillerine mektuplar” isimli alt klasör içersinde; beş adet “sayın AKP Milletvekili”  “sayın CHP Milletvekili”  “Sayın Milletvekili” “sayın Milletvekili 2” “yerel yönetimler yasası” isimli Word dosyaları olduğu;

“sayın AKP Milletvekili” “sayın CHP Milletvekili” isimli Word dosyalarında; Cem UZAN dan bahsedildiği ve bu şahsın şahsiyeti değil, onun iş yerlerinde çalıştırdığı şahısların ve ailelerinin önemli olduğu, onun için Cem UZAN’a sahip çıkılması gerektiğinin anlatıldığı,

“Sayın Milletvekili” “sayın Milletvekili 2” isimli Word dosyalarında; Star Gazetesi ve TELSİM de çalışan emekçi ailelerinin perişan durumda olduğu, maaşlarını alamadıkları, bir siyasi parti liderine yönelik yürütülen kapmayanın kendilerini ilgilendirmediği, orada çalışan ailelerin önemli olduğu ve onlara sahip çıkılması ğerektiğinin anlatıldığı, mektubun sonunda “Cumhuriyet Platformu adına” ibaresinin bulunduğu, 

“yerel yönetimler yasası” isimli Word dosyasında; “AKP Milletvekillerini bilgilendirmeye yönelik metin” şeklinde bir başlık olduğu, içeriğinde ise Büyükşehir Belediyelerinin Yönetimi Hakkında Kanun Hükmünde Kararnamenin değiştirilerek kabulü hakkında kanunda değişiklik yapılmasına ilişkin kanunun çıkarılmasında arka plandaki gerçek amacın Jandarmanın pasifize edilmesi, küçültülmesi ve zamanla kaldırılması ise bunun gaflet, dalalet ve hatta hıyanet olduğunun belirtildiği bir yazı olduğu, 

“5 KASIM GÖRÜŞMESİNDEKİ TEMALAR” isimli Word dosyası içersinde; 5 Kasım 2003 görüşmesinden çıkarılan temalar başlıklı (17) sayfadan oluşan bir yazı olduğu, yazı içersinde bazı konu başlıklarının bulunduğu ve her konuyla ilgili bilgi verildikten sonra, bu bilginin ne zaman ne şekilde kullanılacağının belirtildiği,

1. Tema başlığının altında; İstanbul Büyük Şehir Belediye Başkanlığı için Ali Müfit GÜRTUNA nın AKP den koparılması, Deniz BAYKAL’ın yerel seçimlerde muhalefet yapmayacağıyla ilgili bir konu olduğu, “Ali müfit beyin AKP den kopuşunu zannediyorum gerçekleştirdik” şeklinde bir cümle kullanıldığı, Ali Müfit GÜRTUNA nın tabanının farklı olmasından dolayı CHP adayı olamayacağı, ancak DYP ye entegre edilebileceğinin anlatıldığı, 

2. Tema başlığının altında; Üzeyir Garih’in Tayyip (Erdoğan)’ı şu şu projeleri yap diye besleyen isim olduğu, yok edilmesinin de sebebinin de bu neden olduğu, Ankarada kendilerinin de sorunlu oldukları Melih (Gökçek) in de arkasında bir grup olduğunu, başarılı belediyelerin hemen hemen hepsinin arkasında bu tür takviyelerin bulunduğu, ABD nin bu türden kulis faaliyetlerinin olduğu, 

Refah Partisi ve AKP döneminde, bu partilerin belediyeleri tarafından gerçekleştirilen büyük çaplı projelerin kimler tarafından desteklendiği, Melih GÖKÇEK in seçim için sarf edeceği parasal kaynağın belirlenmesi ve gayri milli şahıs ve şirketlerle bağlantılarının ortaya çıkartılması ve sonrasında Yerel seçimler öncesinde bunun kullanılması gerektiği, 

3.Tema başlığının altında; Fener Rum Patrikhanesinin elinde bulunan 4-5 milyar dolar tutarındaki paranın kullanılması suretiyle İstanbul’un özerk bir yapıya kavuşturulması, patrikhanenin Vatikan benzeri bir yapılanmaya gitmesi çalışmalarına AKP tarafından verilen destekten bahsedildiği, Amerikan Yunan lobisi vasıtasıyla Bartelemeos tarafından oluşturulan fonun Hüseyin ÇELİK vasıtası ile kullanıldığı, Edelman’ın Amerika Büyükelçiliğinde bu konuda ciddi bir çalışma başlattığı, Tayyip (Erdoğan) ın da bu fondan haberdar olduğu ve cebine para gireceğini, 

Konu hakkında bilgilerin somut verilerle desteklenmesi gerektiği, Fener Rum Patriğinin ekümenik olma çabalarını engelleme faaliyetleri çerçevesinde ve yerel seçimler öncesinde bu bilgilerin kullanabileceği, 

4. Tema başlığı altında;Cüneyt Zapsu ile Recep Tayyip Erdoğan arasında şantaj ilişkisinin olduğu, Cüneyt Zapsu nun başkanı şantaja tabi tuttuğunu, bu sayede istediği çizgide tutabildiğini, Cüneyt Zapsu’ nun önemli bir CIA ajanı olduğunu, Tayyip (Erdoğan) ın Türkiye de Amerika İstanbul Başkonsolosluğunda yapılan bir toplantıda, önüne harita planı konduğu ve Tayyip (Erdoğan) ın bu planı not aldığı, Türkiye de uygulayacağı her şeyin dikte ettirildiği, bu bilgilerinde kaset olarak Zapsu nun elinde olduğu, 

Bahse konu şantaj kasetinin veya bu yollu imaların yer aldığı görüntü ve ses kayıtlarının temin edilmesi, söz konusu kasetin elde edilmesi sonrasında iktidar partisinin faaliyetlerinin deşifre edilmesi için kullanılması gerektiği, 

5. Tema başlığı altında; perde arkasında hükümeti yöneten 2 Amerikalı, 2 İngiliz ve İsrailliden oluşan grubun varlığından söz edildiği, Tayyip (Erdoğan) ın, başkanlığı bu şahıslara kiraladığından bahsedildiği,  hükümetin bütün icraatlarının perde arkasından planlandığı ve yönlendirildiği, Tayyip (Erdoğan) ve birçok bakanın dublör olduğu,  bu komitenin İstanbul da olduğu, 

İstanbulda çalıştığı söylenen komitenin takibe alınarak kimliklerinin ortaya çıkarılması, yerel seçimler öncesinde ve AKP nin faaliyetlerinin ortaya konulması gerektiği her şartta bu bilgilerin kullanılabileceğinin belirtildiği, 

6. Tema başlığı altında; Aldros’un Rusyada faaliyet gösteren en büyük ermeni mücevher şirketi olduğu, finansörünün Sersarfisyan olduğu, bu şahsın burayı Ermeni ve Kürt devleti haline dönüştürelim dediği, Türkiye de destekçilerinin olduğu, Zaman gazetesinde de Ermenilerin desteği bulunduğu, sermaye ilişkileri nedeniyle Zaman, Radikal, Aydın Doğan ile temas kurulduğu, bu konularla ilgili bir isim listesi olduğu ve daha sonra ulaştırılabileceği, 

Bahsedilen görüşme ve parasal destek gibi konuların ispat edilebilmesine imkan verecek kayıtların elde edilmesi ile şahıs tarafından verileceği bildirilen ermeni destekli şahısların listesinin, ülke bütünlüğünü bozmaya yönelik bir faaliyet olarak görüldüğünden her zaman kullanılmaya uygun olduğu, 

7. Tema başlığı altında; Yabancı ülke gizli servislerinin Türkiye deki cemaatlerle ilgilerinin olduğu, özellikle İsrail, Amerikan ve İngiliz istihbaratının Türkiye deki dini kesim ile devletin arasındaki bağı bir şekilde koparmayı istediğini, dinler arası diyaloğ çağrısının bir Yahudi kurgusu olduğunu, 

Türkiye de dini örgütlenmelerin lideri konumundaki cemaat liderlerinin yurt dışı bağlantılarının tespit edilmesi ve ülke genelindeki radikal örgütlenmenin tesirsiz hale getirilebilmesi için bunun her zaman kullanılabileceği, 

8. Tema başlığı altında; AKP Milletvekillerinden kopacak şahısların DYP çatısı altında birleştirilmesiyle ilgili Ağar’ın harekete geçirilmesi gerektiği, Ağar’ ın çevresinin ve kendisinin boş olduğunu ve doldurulması gerektiği, kendisinin doldurulmaya başlandığını, ciddi bir bilgi transferinin yapıldığını, bunun için günlük yada haftalık seanslar uygulandığını, 219 tane milletvekilinin AKP den kopabilecek durumda olduğunu, gerginliğin tırmanması halinde ılımlıların yanına gitme eğilimi başlayacağını, gerilimi TSK nın tırmandırabileceğini, stratejik olarak dini noktalar üzerine değil, milli noktalar idari yapı yada hukuk konularında sıkıştırılabileceğini, Ağar’ın ılımlı mesajlar verebileceğini ve bu şekilde AKP milletvekillerinin DYP ye geçmesi için meşru bir zemin oluşturulabileceğini, 

Meclisteki milletvekillerinin biyografik istihbaratlarının yapılması, Mehmet Ağar’ın bu konudaki düşüncesinin öğrenilmesinin gerektiği, bu bilgilerin yerel seçimler öncesi başlatılan faaliyetin genel seçimlere kadar sürdürülmesi veya erken genel seçimin gündeme getirilmesi esnasında kullanılabileceği, 

9. Tema başlığı altında; Ankara ve İstanbul Büyük Şehir Belediye Başkanlığı çalışmaları, Turgut Altınok’un DYP ye gelmek üzere olduğunu, burada seçim kazanacak Turgut ve Melih olduğunu, Melih (Gökçek) in arkasında Yahudi bir grubun olduğunu, Hisarcıklıoğlu’nun arkasında MİT ve Yahudi Mossadla bağlantılı bir grubun olduğunu, söz konusu şahıslarla ilgili teyit çalışması yapılması gerektiği, yerel seçimler öncesi kullanılmasının faydalı olacağının değerlendirildiği, 

10. Tema başlığı altında; İsrail in Irakta ki istihbarat faaliyetleri olduğu, istihbarat teşkilatlarınca Irakta yürütülen faaliyetlerden  istifade ile İsrail in Iraktaki faaliyetlerinin ortaya çıkarılması ve medya ile yapılacak dezenformasyon çalışmasının olası sonuçlarının analiz edilmesi gerektiği, bunun ülkenin stratejik çıkarları açısından her zaman kullanılabileceği, 

12. Tema başlığı altında; BDDK Başkanının değişmesi, Cem Uzan’ın faaliyetlerinin irdelendiği, Cem Uzan ile AKP nin anlaşabileceği, eğer böyle bir şey olursa Aydın Doğan ın da devlete 35 milyar dolar takabileceğini,  verilen bilgilerin teyit edilmesi gerektiği, bu bilgilerin yerel seçimler öncesinden genel seçimlere kadar kullanılabileceği, 

13. Tema başlığı altında; Milletvekillerine şantaj yapılması konusunun olduğu, Sezer’e de yakın olan insanlarında çok şaibeli olduğu, hepsinin de servis bağlantısının deşifre edilebileceği,  Nevrezoğlu, Alpaslan Işıklı, Gökhan Atadı, 1402 lilerin ekseriyesinin hepsinin bir yerle bağlantılı olduğu, Enver Ören inde bu alanda çok kullanılan bir kişi olduğu, İngiliz istihbaratının bir adamı olduğu, Işık tarikatının İngiliz istihbaratının islama yönelik bir dezenformasyonu olduğu, bütün bilgilerin derlenmiş durumda olduğu, bir durum olması halinde dosyanın çok rahat önüne konabileceği, kendilerine şantaj yapılan milletvekilleri ile ilgili doküman ve fotoğraflara ihtiyaç duyulduğu, bu bilgilerin yerel seçimler öncesinde genel seçimlere kadar kullanılabileceği, 

14. Tema başlığı altında; İçişleri Bakanı Abdülkadir Aksu’nun faaliyetleri hakkında bir takım iki sayfalık bir not olduğunu, Bülent bey in Aksunun Maliye Bakanlığındaki her türlü doneyi getirebileceği, maliye ile sorunları olduğu, Aksu nun şirketlerinin bulunduğu, kürt iş adamlarının Aksu üzerinden Tayyip (Erdoğan) a ulaştığı, parti içinde sorun olduğu, Abdulkadir AKSU’nun ilişkilerinin belgelenmesine ihtiyaç duyulduğu, bu bilgilerin yerel seçimler öncesinden genel seçimlere kadar kullanılabileceği,  

“2175 BAŞBAKANIN SARA HASTALIĞI OSMAN TÜFEKÇİ İLE MUSTAFA SABRİ SİPAHİOĞLU” isimli media player dosyasında “5.46” dakikalık bir ses kaydı bulunduğu, ses kaydında; Osman isminde bir şahsın konuştuğu, karşı şahsın ismini söylemediği, Başbakan Tayyip ERDOĞAN’ın sara hastası olduğuyla ilgili konuyu sorduğu, Osman’ın da bu bilgileri, Tayyip ERDOĞAN hastalandığında, Yaşar paşanın hastaneye gelerek aldığını ve Cumhurbaşkanına da verdiğini anlattığı, konuşmanın bir bölümünde ismini vermeyen şahsın telefonu Sabri Komutana veriyorum diyerek bir başka şahsa verdiği, onunda aynı konuyu sorduğu, Osman isimli şahsında “Yaşar paşa hastaneye gelerek doktordan raporları aldı” dediğini, bu şekilde kaydedilmiş bir ses kaydı olduğu, 

“MAHALLİ GENEL SEÇİMLER” isimli Word dosyasında; İ.Melih GÖKÇEK ile Recep Tayyip ERDOĞAN arasındaki güvensizlik ortamından istifade edilerek, Melih GÖKÇEK in saf dışı edilmesi ve Turgut ALTINOK’un DYP ye angaje edilmesi şeklinde rapor bilgilerin yer aldığı, 

“SAMİ DEMİR KIRAN VE FEVZİ BERDİBEK” isimli power point dosyasında; üç sayfadan oluşan GİZLİ ibareli ÖZET BİLGİ FORMU başlıklı bir yazı olduğu, istihbarat başkanlığınca 11 Aralık 2003 tarihinde Sami DEMİRKIRAN ve AKP Bingöl Milletvekili Fevzi BERDİBEK ile İstihbarat Başkanı Makamında yüz yüze ve ayrı ayrı birer görüşme yapıldığı, 

Sami DEMİRKIRAN ile yapılan görüşmede, Irak’ın Tikrit kentinde Saddam’ın akrabalarının elinde hardal gazının bulunduğu, eşinin AKP den istifa eden Emin ŞİRİN’in danışmanlığını yaptığı, kendisinin bir grupla Liberal Demokrat Parti ye geçeceği, Yıldırım AKTUNA nın da kendilerine katılacağı,Emin ŞİRİN in de özellikle TSK ile yakınlaşma çabası içinde olduğu şeklinde bilgiler edinildiği, bu şekilde AKP diğer partilerle ilgili bilgilerin yer aldığı, 

Yine Fevzi BERDİBEK ile yapılan görüşmede de aynı şekilde siyasi partiler ve oluşumlarıyla ilgili bilgilerin alındığı, siyasi partiler ve ticari şirketlerle olan ilişkilerinden bahsedildiği, 

“tayyip  erdoğan’ın danışmanı arion liel” isimli Word dosyasında; 15 Kasım görüşmesindeki temalar şeklinde başlık olduğu, 

1. Tema Cem UZAN ile RTE bağlantısı başlığı altında, Cem UZAN’ın Amerikalılarla yaptığı görüşmelerden bahsedildiği, yapılan görüşmelerin ses ve görüntü kayıtlarının temin edilmesi, varsa anlaşma metinleri ile farklı pasaport kullanıp kullanmadığının tespiti gerektiği, bu bilgilerin Recep Tayyip ERDOĞAN ile Cem UZAN arasında bir anlaşma olması durumunda gerek duyulacağı, 

2.Tema Mehmet AĞAR ın etrafının boşaltılması operasyonu başlığı altında, Mehmet AĞAR ile yapılan görüşmenin aktarıldığı, bu organizasyon içerisinde bulunanların teknik takiplerine ve DYP den ayrılanların listesine ihtiyaç duyulduğu, bu bilgilerin Recep Tayyip ERDOĞAN ın DYP üzerine ne tür oyunlar oynadığı kamuoyuna duyurularak yerel seçimler öncesi prestij kaybetmesini sağlayacağı, 

3. Tema Bankalarla ilgili çalışmalar isimli başlık altında, bir çok banka ismi sayılarak bir operasyondan bahsedildiği, el konulacak yeni banka isimleri ile yazılı bir metin olup olmadığı ve yeni seçilecek kişi ile ilgili detaylı bilgiye ihtiyaç duyulduğu, bu bilgilerin Türk Finans sektörü ve diğer sektörlerle ilgili neler tasarladıkları kamu oyuna sızdırılarak yerel seçimler öncesi zor duruma düşürülmesinin sağlanması, 

4.Tema Albayraklar grubunun faaliyetleri isimli başlık altında, bu grubun ilişkilerinin anlatıldığı, toplantının ses ve görüntü kayıtları ile kökenlerinin detaylı araştırılmasına gereksinim olduğu, bu bilgilerin yandaşlarının hangi soydan geldiği vurgulanırsa ve asıl niyetleri gün yüzüne çıkartılabilinirse Recep Tayyip ERDOĞAN ın zor duruma düşeceği ve kamu baskısı oluşacağı, 

5. Tema AKP den DYP ye geçiş çalışmaları başlığı altında; Ali Müfit’in düşünülmesi gerektiği, meclisin içinde bir operasyon yapılmasını kolaylaştıracağı şeklinde bilgilerin olduğu 

6. Tema Vakit gazetesiyle ilgili iddialar başlığı altında, Vakit’in MİT ile İngiliz istihbaratının çıkardığı bir gazete olduğu, gazete yazarlarının teknik takibe alınarak diğer istihbarat birimleri ile irtibatları ortaya konulması gerektiği, bu bilgilerin TSK ne karşı yapmış oldukları yayınların engellenmesi için baskı unsuru olarak kullanılabileceği, 

7. Tema RTE nin kökeni ile ilgili iddialar başlığı altında, Recep Tayyip ERDOĞAN’ın kökeni ile ilgili bilgilerin yer aldığı, Recep Tayyip ERDOĞAN’ın kökeni ile ilgili detaylı bilgiye ihtiyaç duyulduğu, bu bilgilerin yerel seçimler öncesinde istifa etmesi için kullanılabileceği belirtilmiştir.
ASKERİ MÜDAHALEYE ZEMİN HAZIRLAMA VE GERÇEKLEŞTİRME YÖNÜNDEKİ PLANLAR 

Şüphelilerden ele geçirilen dokümanlardaki  bilgilerden ERGENEKON terör örgütünün 2003-2004 yıllarında ve sonrasında mevcut hükumeti silahı zoru ile devirip antidemokratik yollarla devlet idaresini ele geçirmeyi planladığı, bu çerçevede ise “SARIKIZ”, “AYIŞIĞI”, “YAKAMOZ ve “ELDİVEN” olmak üzere  (4) ayrı darbe planı hazırlığı yaptığı anlaşılmaktadır.

Söz konusu darbe planları incelendiğinde, “SARIKIZ” kod adlı darbe planının, darbe öncesi ülkede darbe zemini oluşturmak için yapılması gereken faaliyetleri içerdiği, “AYIŞIĞI” ve YAKAMOZ” kod isimli darbe planlarının ise Darbenin bizzat aktif olarak nasıl ve ne şekilde yapılması gerektiğini, “ELDİVEN” kod isimli darbe planının ise gerçekleştirilecek darbe sonrası yapılacak faaliyetleri kapsadığı anlaşılmıştır.

SARIKIZ kod adlı DARBE PLANI

Sarıkız kod isimli darbe planı Emekli Deniz Kuvvetleri Komutanı Özden ÖRNEK tarafından kaleme alındığı anlaşılan günlük notlarında ele geçirilmiştir. Sarıkız kod adlı darbe planı çerçevesinde, basının ele geçirilmesi, Üniversite öğrencilerinin sokağa dökülmesi, Sendikalarla birlikte hareket edilmesi, sokaklara afiş asılması, Dernekler ile temasa geçip Hükumet aleyhine teşvik edilmesi ve tüm bu olayların yurt çapında gerçekleştirilmesinin hedeflendiği görülmüştür.

Sarıkız kod isimli darbe planı Şener ERUYGUR, Aytaç YALMAN, Özden ÖRNEK ve İbrahim FIRTINA tarafından hazırlanmış olabileceği değerlendirilmektedir.

AYIŞIĞI kod adlı DARBE PLANI

Ayışığı kod isimli darbe planı Mehmet Şener ERUYGUR’dan CD ler içerisinde Power point sunumu olarak ele geçirilmiştir. AYIŞIĞI kod isimli darbe planı YAKAMOZ ve ELDİVEN kod isimli diğer darbe planları ile birlikte incelendiğinde, planlanan darbenin ilk aşamasını oluşturduğu ve bu çerçevede, Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün emekliye ayrılması yada etkisiz hale getirilmesi, azami sayıda milletvekilinin Başbakan Recep Tayip ERDOĞAN’ı terk etmesinin sağlanması, Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet SEZER’in görevini sürdürmesi için yapılması gerekenlerin planlandığı görülmüştür.

AYIŞIĞI kod isimli darbe planının dönemin Jandarma Genel Komutanı Mehmet Şener ERUYGUR ve ekibi tarafından hazırlandığı değerlendirilmektedir.

YAKAMOZ kod adlı DARBE PLANI

YAKAMOZ kod isimli darbe planı Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen CD ler içerisinde Power point sunumu olarak ele geçirilmiştir. YAKAMOZ kod isimli darbe planı AYIŞIĞI ve ELDİVEN kod isimli diğer darbe planları ile birlikte incelendiğinde, planlanan darbenin ikinci aşamasını oluşturduğu ve bu çerçevede, TSK’nın , Sivil İdarenin ve Dış dünyayla ilişkilerin yeniden düzenlenmesi ile darbenin nasıl ve ne şekilde yapılacağı yönünde ayrıntılı planların  olduğu görülmüştür.

YAKAMOZ kod isimli darbe planının dönemin Jandarma Genel Komutanı Mehmet Şener ERUYGUR ve ekibi tarafından hazırlandığı değerlendirilmektedir.

ELDİVEN kod adlı DARBE PLANI

ELDİVEN kod isimli darbe planı Mehmet Şener ERUYGUR’dan  CD ler içerisinde Power point sunumu olarak ele geçirilmiştir. ELDİVEN kod isimli darbe planı AYIŞIĞI ve YAKAMOZ kod isimli diğer darbe planları ile birlikte incelendiğinde, planlanan darbenin son aşamasını yani darbe  gerçekleştirildikten sonra yapılacak hususları oluşturduğu görülmektedir. Eldiven kod isimli darbe  planı çerçevesinde ise “Dahili Mutabakatın Sağlanması, CMB Mutabakatının Sağlanması, Yıpratma, Hazırlık ve Geçiş, TSK Türk Halkı Projesi” şeklinde planların olduğu görülmüştür.

ELDİVEN kod isimli darbe planının dönemin Jandarma Genel Komutanı Mehmet Şener ERUYGUR ve ekibi tarafından hazırlandığı değerlendirilmektedir.

SARIKIZ KOD İSİMLİ DARBE PLANI

Özden ÖRNEK’e ait olduğu anlaşılan günlüklerden “6 Aralık 2003” tarihli başlıklı notta,


 “Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur’un isteği üzerine Jandarma sosyal tesislerine gittik. Kara Kuvvetleri Komutanı ve JANGENKK. Çarşamba günkü toplantıdan sonra çok rahatsız olmuşlar ve bu arada Kuran kursları ile ilgili yönetmelik düzeltmesi yayınlanınca hepimizde rahatsız olduk. Bilhassa bu hafta bütçe komisyonunda bir AKP milletvekili tekkelerin açılmasını isteyince hepimiz çok rahatsız olduk. Toplandık.

AY

Ben bu işten çok rahatsız oldum ve kendime göre şöyle bir plan yaptım. Aralık ayında bunların Cumhurbaşkanı ve BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN ile görüşmelerini bekleyip eğer ocak ayı içinde bir hareket olmazsa istifa edeceğim. Hepimiz buna itiraz ettik. 

ŞE

Buna gerek yok. Kabul etmiyoruz. Daha yapacağımız çok şey var. AA’ın bazı rahatsızlıkları vardı. Kendini rahatlatmadan takındığından kurtulamayacaktı. Bu nedenle de Pazar günü tüm Or’ları kahvaltıya davet etmişti. Buna neden Or’lar dan birinin vermiş olduğu bir cevaptı. Hepimiz AY’ın istifa etmesini kabul etmedik. Ve kendimize göre bir eylem planı yapmaya karar verdik.

Önce basını ele geçirmeye çalışacaktık. Bu nedenle ben MÖ’ı davet edecektim.

Sonra rektörler ile temas edip öğrencileri sokağa dökecektik.

Sendikalar ile aynı şekilde hareket edecektik.

Sokaklar afiş astıracaktık

Dernekler ile temas edip onları da hükumet aleyhine teşvik edecektik.

Bütün bu olayları yurt çapında yapacaktık
          Yukarıdakiler SARIKIZ olarak anılacaktı. Ayrıca bana ALABANDA  isimli bir proje verdiler. Bende onun hazırlığını yapacaktım. Bir şişe whiskey içtikten sonra akşam Genelkurmay Başkanı’nın oğlunun düğününe gittik.” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür.


Dolayısıyla Özden ÖRNEK’e ait olduğu anlaşılan günlüklerdeki bu notlardan, şüphelilerin SARIKIZ ve ALABANDA kod isimli darbe planları yaptıkları anlaşılmaktadır.

SARIKIZ KOD İSİMLİ DARBE PLANININ HAYATA GEÇİRİLMESİ


01-Sarıkız kod adlı darbe planında, basını ele geçirmeye çalışacakları ve bu kapsamda Özden ÖRNEK’in M.Ö. ile görüşmesi planlanmıştır.


 Konu ile ilgili Özden ÖRNEK’in günlüklerine bakıldığında, 

“28 eylül 2003” başlıklı notta, “Azizlere öğle yemeğine oradan da Mustafa Özkan’lara gittik Amacım Mustafa Özkan ‘dan İstanbul’da siyasi yönden neler olduğuna dair bilgiler almaktı. Nitekim bazı çok kıymetli bilgiler aldım.Aydın Doğan’ın 2,5 milyar riski olduğu ve hükumet ne derse yapmak zorunda olduğu, AKP’nin Abdullah Gül ve çevresi tarafından ikiye bölünme tehlikesi ile karşı karşıya olduğu gibi.” ,

“9 Aralık 2003” başlıklı notta, “Sergide MÖ ile görüştüm. Ve kendisine artık basının desteğine ihtiyacımız olduğunu söyledim. Kendisi her türlü yardımı yapacağına söz verdi. Bu arada Kuran kursları hakkındaki yönetmelik değişikliklerini konuştuk ”Zapsu’ya intihar ettiniz neden böyle aptal işler yapıyorsunuz” demiş. Zapsu hemen yönetmeliği iptal ettireceğini söylemiş. Bu arada Orhan Paşa ile de görüştüm ve kendisine Aydın Doğan’ın çok dikkatli olmasını, onun kuyusunu kazmak da olduklarını, bizimle beraber olmasını ve halkı aydınlatacak yayınlar yapmalarını söyledim. Bu arada  Aydın beyi eve yemeğe davet edeceğimi de anlattım.” ,

“12 Aralık 2003” başlıklı not içersinde, “Akşam grubumuz ile bir araya geldik ve son bir haftadır olan gelişmeleri gözden geçirdik. AY bugün Genelkurmay Başkanı ile görüşmüş ve mesleki konularda sonra ulusal konuları konuşmuşlar. 

Sonra hepimiz SARIKIZ  kapsamında  yaptıklarımızı anlattık. Bende İstanbul’da MÖ ile yaptığım konuşmayı ve gazetecilerin bu konuya ne kadar önem vermeleri gerektiği konusunda kendisine verdiğim mesajı, Rahmi Koç, ile olan görüşmemizin özetini, Orhan Karabulut’a  AD(Aydın Doğan ) ile olan  görüşmemizi anlattım ve 18 Aralık günü  MÖ ile görüşme yapmaya karar verdik. AY ise ekonomik yönden bir değerlendirme yapmak üzere AKÇAKOCA(Eski BDDK başkanı) ile temasa geçmiş. Onun kanalından bir değerlendirme raporu hazırlattırıyor.”, 

“18 Aralık 2003” başlıklı not içersinde, “Akşam yemeğe Mustafa Özkan ve eşi ile Kara Kuvvetleri Komutanı ve HVKK geldiler. MÖ bize gelmeden önce Süleyman Demirel’e uğramış ve bize ondan bazı mesajlar getirmişti. MÖ ile konuştuğumuz konuların özeti şöyleydi. 

Durum dışardan nasıl görünüyordu. SD ülkenin süratle bir felakate doğru gittiğini ve askerin yalnız kaldığını hemen tedbir alınması gerektiğini söylemiş.Askerle teskere de  hata yaptılar ve 50 yıllık dostumuz ABD yi reddettiler. Dolayısı ile bugüne kadar arkalarında olan Pentagon desteğini kaybettiler. Tersine bu adamlar ABD ve AB’yi arkalarına alarak istediklerini yapmaya başladılar. Üniversiteler, basın ve halk desteği olmadan asker bir şey yapamaz. Bu nedenle zor da olsa bu ilişkiyi kurmaları lazım  ve ABD ile soğumuş olan ilişkilerin en kısa zamanda düzeltilmesi gerekir demiş.

Basın ile aramızı nasıl düzeltebiliriz diye konuştuk. Kendisi bu işin zor olduğunu hepsinin kendi ticari ilişkileri nedeni ile hükumete göbekten bağlı olduklarını ve kolay kolay hükumet aleyhine bir yazı yazamayacaklarını, hepsinin devlete borcunun bulunduğunu anlattı. Bilhassa Aydın Doğan üzerinde durarak  en büyük medya patronu olması nedeni ile aramızı nasıl düzeltebileceğimiz konusunu araştırdık. Kolay olamayacaktı ama MÖ bize tüm medya patronlarına işin kötüye gittiğine  ve tedbir alınmazsa çok geç olacağı konusunu anlatarak onları iknaya çalışacağını söyledi.

Yeni bir oluşumu herkesin aradığını ama  kimsenin bir lider bulamadığını anlattı. Bu arada İstanbul TV’nin seçimlerden sonra ele geçirilmesini mümkün olup olmadığı konusu Kara Kuvvetleri Komutanı tarafından gündeme getirildi. MÖ bunun kolay ama idamesinin çok zor olacağını belirtti. Kendisinin olduğunu zannettiğim Haber Türk kanalını bu maksatla bize sonsuz olarak kullanabileceğini ifade etti.

Sivilin görüşünün Genelkurmay Başkanının çok pasif olduğu şeklinde ifade etti. SD ayırca Kıbrıs konusunun ve kürt devleti kurulmasının ülkemiz için çok önemli olduğunu ve eğer Kıbrıs konusunda hükumet taviz verirse kendisinin yollara düşeceğini ifade etmiş. Kıbrıs’ta en iyi yolun çözümsüzlük olduğunu  belirtmiş. Uzun konuşmalarda sonra bizim aldığımız mesaj veya yaptığımız değerlendirme şöyleydi:

Basının desteğini almak oldukça zordu ama denenmek mecburiyetindeydik.

Durumun kötüye gittiği bizim dışımızda SD ve diğer bazı önemli kişiler tarafından da değerlendiriliyordu.

Üniversitelerde talebeleri sokağa dökecek temaslara başlamamız gerekiyordu.

Kıbrıs konusunda milli dayanışma hükumetinin kurulmasının ve Annan planının üzerinden müzakerelere başlanması gerektiği” ,

“25 Aralık 2003” başlıklı notta, “14:30 - 15:30 - (E) Org. Kemal Yavuz ve Tuncay Özkan'ın Ziyareti” “Tuncay Özkan daha önce Show TV’de görev yapıyordu. Ancak bu hükümet kendi aleyhinde yayın yapan tüm kişileri ya oldukları gazetelerden çıkarttı yada televizyonlardan uzaklaştırdı. Kemal Yavuz generalde aynı durumda . Bende kendilerine yardım edebilmek için MÖ ile konuştum. Tuncay Özkan Müfit Gürtuna’nın İstanbul TV’sini satın almak istiyor ve AKP’nin yerel seçimlerde İstanbul’dan çıkaracağı adaya karşılık Ali Müfit Gürtuna’yı birleşik cephenin adayı olarak gösterilmesini koordine ediyor. Şimdilik ANAP ve DYP ile anlaşma sağlamış.” ,

“7 Ocak 2004” başlıklı notta “Tuncay Özkan Show TV’den ayrıldıktan sonra Org. Kemal Yavuz İle beni ziyarete gelmişti. O zaman kendisi ile İstanbul Belediye başkanlığına adaylık meselesi ve ulusalcı bir TV istasyonu ve diğer medya vasıtalarının kurulması konusunda görüşme yapmıştık. Bu konuşma üzerine bende MÖ ile  görüşmüştüm. Kendisine MÖ’nün bana söylediklerini iletim. Ali Müfit Gürtuna adaylığa tam razı olmamakla beraber CHP desteklemeye karar vermiş. Şimdi DSYP’yi ikna etmeye çalışıyor. Daha MHP ile görüşecek. TV kanalını satın almak için gücü yetmemiş. Gürtuna İstanbul TV için çok para istemiş. Esasında kendisi bu istasyonu mütahitlere bedava kurdurmuş. Adam be para etme ama çaresizlikten başka yapacak bir şey yok dedi. Kendi istasyonu ve gazetesini kurmak inin yabancılar ile temasta . Dış finansman sağlayıp öyle faaliyete geçmeyi düşünüyor. Benden UYAK’ın kurulacak şirkete hissedar olmasını ve böylece BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN’a karşı bir çeşit koruma sağlamayı istedi. Bende kendisine elimden geleni yapacağım dedim. Bana kendi hazırladığı “Türk Medyası” ,le ilgili bir kitap verdi. İçinde her türlü ilişki ve rezaleti bulabilirsiniz dedi. Medya desteği olmadan ulusalcıların BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN ve partisi ile başa çıkması mümkün değil. Bu nedenle TÖ’nün desteklenmesi gerekir. Bende uyandırdığı intiba dürüst ve yılmayacak bir kişi. Bilgili bir görüntüsü var. Hiç değilse mesleğini iyi bildiği intibaı uyandı. “,

“10 Ocak 2004” başlıklı notta, “Akşam Jandarma’nın Anıttepe’deki tesislerine gittim. Jandarma Genel Komutanı il beraber Aydın Doğan ile  yemek yiyecektik. Aydın Doğan’ın(AD) yanında Mehmet Ali Yılmaz ve Fikret Bila vardı. Beraber olmamızın amacı AD’a bazı mesajlar  vermekti. Öncelikle basının satılmış bir hale geldiğini değerlendirdiğimizi kendisinin bu konudaki görüşünün ne olduğu, ikinci olarak bu hükumete karşı hepimizin aynı gemide olduğunu ve gemi batarsa hep beraber batacağımızı. Aleyhimize yazı yazanlara kendi gurubunda destek vermemesini söyleyecek ve onlarında son günlerdeki olaylar hakkındaki görüşlerini alacaktı. Nitekim konuşmalarımız bu merkezde devam etti. Kendisi bize medyanın ekonomik durumunu izah etti. Ona göre medyanın kendisi hariç bütün patronları mali yönden hükumete muhtaç hale getirilmişti. Bu nedenle hükumete karşı çıkmaları mümkün değildi. Karşı çıkanların hayatı söndürülecekti. Nitekim. Bazı yazarlar hükumet aleyhine yazdıkça RECEP TAYYIP ERDOĞAN’ın  müdahaleleri ile kendilerini işten çıkarılmışlardı. Tuncay Özkan, Sedef  Karbaş, Televizyonlardaki bazı programalar gibi. Bu arada Tuncay Özkan’ı çok sevdiğini ama kendisine şu sıralarda hiç bir şey yapamıyacağını söyledi. Yemek bittiğinde ben sizin mesajınızı aldım dedi. Bizde kendisine “iş adamı olarak bazı sıkıntılarınızın olabileceğini anlıyoruz. Ama bazen hükumet lehinde de yazmamak  karşı tarafa destek vermektir.” dedik. Yemekden çıkarken Jandarma Genel Komutanı bana bir dokuman verdi.  Eve gittiğimde dokumana baktım AKP’nin hemen hemen bir yıllık faaliyetinin bir özeti ve değerlendirmesiydi. Güzel hazırlanmış bir dokumandı.” Şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür.

Konu ile ilgili Levent Ersöz ve Hasan Atilla UĞUR Görüşmelerinde,

16 Aralık 2003 tarihinde şüpheli Levent ERSÖZ ile Ahmet Tuncay ÖZKAN arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Levent ERSÖZ’ün “Kaleler birer birer düşüyor zaten” dediği, Tuncay ÖZKAN’ın da “çok düştü, mevzide kalmadı. Sıkıntı büyüyor” dediği, görüşmenin devamında Tuncay ÖZKAN’ın, Show TV televizyonundaki işinden çıkartılması ile ilgili patronu Mehmet Emin KARAMEHMET hakkındaki şikayetlerini dile getirdiği, yeniden işe alınması için Mehmet Emin KARAMEHMET’e baskı yapılmasının faydalı olacağını, kendisinin yeniden Show TV televizyonuna geri dönmesinin çok önemli olduğunu söylediği, bu çerçevede “Mehmet Emin’i biraz daha sıkıştırarak oynanırsa bu geri adım atmak zorunda kalacaktır, geri adım attığında da bunun canına okumak lazım” dediği, Levent ERSÖZ’ün de Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’un KARAMEHMET’le görüştüğünü, fakat KARAMEHMET’in Tuncay ÖZKAN’ın kendisinin ayrılmak istediğini söylediğini ifade ettiği, Tuncay ÖZKAN’ın da bunun yalan olduğunu söylediği,

Bu çerçevede Tuncay ÖZKAN’ın KARAMEHMET’i şikayet ederken, “Mehmet Emin KARAMEHMET zora düştüğünde en büyük desteği Silahlı Kuvvetlerden gördü, bunun üç tane nedeni var, birincisi ulusal bir sermayeyi temsil etmesi, ikincisi bizim içinde bulunmamız ve yakınlığımız, üçüncüsü de Mehmet Emin KARAMEHMET’in söylemi” dediği ve ayrıca Mehmet Emin KARAMEHMET’in kendisini Başbakan’ın talebi üzerine işten çıkardığını söylediği, 

Görüşmenin devamında, Tuncay ÖZKAN’ın iki yıl önce Genelkurmay Adli Müşavirliğinden Erdal ŞENEL paşanın kendisini aradığını ve yanına çağırdığını, kendisinin de gittiğini, Tanju GÜVEN ve Erdal ŞENEL ile bir görüşme yaptıklarını, bu görüşmede kendisinden DOĞAN grubu ile ilgili bir tahlil yapmasını istediklerini, kendisinin de “ulusal açıdan Doğan grubunun tahlilini yapacak olursam Doğan grubu Türkiye’ye zararlıdır, mutlaka alternatifinin oluşturulması gerekir” dediğini, bunun üzerine kendisine “sana bir teklif gelecek, sen bu teklifi kabul et” dendiğini, kendisinin bu teklifin kimlerden geleceğini, Türkiye’de öyle bir grup olmadığını, fakat böyle bir teklif gelse memnuniyetle kabul edeceğini, Türkiye’de alternatif bir medya yaratılmasını, o medyanın ulusal duruşunun güçlendirilmesini memnuniyetle destekleyeceğini söylediğini ve bir hafta sonra da KARAMEHMET grubunu kastederek gruptan teklif geldiğini, bu durumdan kendisinin çok rahatsız olduğunu, bunların battığını, fakat git bat diyorsanız batayım dediğini, bunun üzerine kendisine “bu ulusal bir görevdir, bu grup batmaz, sen merak etme” dendiğini, kendisinin de gruba girdiğini, girince diğer komutanlarla görüşme fırsatı olduğunu ve herkesin “ulusal bir gruptur, desteklenecektir” mesajı verdiğini, bu mesajı alınca ilk günden itibaren ulusal bir duruş ortaya koyduğunu ve ona uygun olarak ta SHOV TV televizyonu ve Akşam gazetesini boşalttığını ve bir çizgi yarattığını, grubun bir çizgisi oluştuğunu, aynı zamanda Türkiye’de medya da olmaz denilen bir şey yaptığını ve Akşam Gazetesinin tirajını 120.000 den 210.000 e çıkarttığını, Akşam Gazetesinin lümpen bir gazete iken AB grubunda çok etkili bir gazete haline geldiğini, Show TV’yi dördüncü sıradan birinci sıraya çıkarttığını, reklam gelirlerini artırdığını beyan etmiştir.

Levent ERSÖZ’ün Karamehmet’in gelmesini Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’a arz ettiğini, Komutanın bir gün sonra yurtdışına gideceğini, yoksa kendisiyle görüşmeyi çok arzu ettiğini söylediği, Tuncay ÖZKAN’ın da “Sağolsun, çok saygılarımı selamlarımı iletin lütfen. Ben kendisine de gelirim sonra. Şimdi Jandarma Komutanının kendisini aramış olması, bugüne kadar sığındığı, yaşamasına neden olan her şeyi bırakması. Şimdi beni bırakıyor, bundan önceki dönemde hiçbir yaşama şansı yoktu. Ben geldiğimde içeriye alınmak üzereydi. Bizim yaptığımız şey şu; biz insanlara dedikki biz burada bir kale inşa edeceğiz. Ve bu kale Türkiye’de ulusal duruşun bir kalesi olacak. Ben o kaleyi 1,5 ayda inşa ettim.” dediği, 

Görüşmenin devamında; Tuncay ÖZKAN’ın  “Jandarma komutanımızın devreye girmesi, bu adamında bugüne kadar aldığı örneğin Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreteri emekli olan Tuncer KILINÇ’tan aldığı bir destek var.” dediği, 

Devamında; yine Karamehmet grubunda çalışan Nuray BAŞARAN ve İsmail KÜÇÜKKAYA hakkında konuştuğu ve bu kişilerle ilgili şikayetleri dile getirdiği, bu kişilerle birlikte çalıştığı dönemde bu kişilerin o dönemde Kara Kuvvetleri Komutanı ile ilgili haber yapmaya çalıştıklarını, kendisinin buna engel olduğunu, bu çerçevede “benim bir talimatım vardı, Silahlı Kuvvetler, MİT ve Emniyet ile ilgili bütün haberler bana gelecekti. Çünkü Emniyette Fethullahçıları tanımıyorlar, onları övüyorlar. MİT’i yıpratmak için çok kötü kampanyaları vardı. MİT Müsteşarını göndermek istiyorlardı. Silahlı Kuvvetlerin içinde de kendi kafalarına göre bir düzenleme yapmak istiyorlardı.” dediği,

Konuşmanın ilerleyen bölümlerinde; Ali Müfit GÜRTUNA ve bu kişiye ait televizyon kanalı hakkında konuşmaya başladıkları, Tuncay ÖZKAN’ın Ali Müfit GÜRTUNA’nın öneminden bahsettiği ve bu kişiye ait televizyonu yerel seçimler öncesinde almak istediğini söylediği, bu çerçevede Tuncay ÖZKAN’ın “Ali Müfit’i sıkıştırmak gerekiyor. Yine ben sizden yardım isteyeceğim” dediği, 

Tuncay ÖZKAN’ın “ben kendisiyle yüzyüze konuşmadım daha, korkmasın diye. Çünkü bu Recep Tayyip nedeniyle bundan korkuyorlarda, Dalan’ı konuşturdum, Bedrettin beyi konuşturdum, sizde Bedrettin beyle konuşup bilgi alabilirsiniz. Bedrettin DALAN’a dedim ki git bununla bir konuş, öyle bir şeye ihtiyacımız var. Bu ihtiyaç Türkiye’nin ihtiyacıdır, burada bir ulusal duruş ortaya koymalıyız” dediği,

Daha sonra, medyanın öneminden ve medyadaki ulusal duruşu kontrol altına almaktan bahsettikleri, bu çerçevede Tuncay ÖZKAN’ın “medya çok önemli, medya içerisinde benim ve benim arkadaşlarım bu düşüncede, ortak düşündüğümüze inandığımız bu düşüncelerin bu duyguların bulunmasında büyük fayda var, bunun için ben diyorum ki biz operasyonu mutlulukla sonuçlandıralım. Ne olmalı, Mehmet Emin’in kafası bu işe aymalı ve aydınlanmalı ve geriye gitmemelerini değerlendiririz.” “ikincisi de yedek bir sistem olarak bu Ali Müfit GÜRTUNA’nın elindeki sistemi almalıyız ve olayı organize etmeliyiz. Ben, onunla ilgili olarak Ali Müfit beye yapılacak psikolojik bir baskının çok yararlı olacağına inanıyorum. Orada bu TV kanalı, bugüne kadar Türkiye’de ve dünyada hiç kimsenin yapamadığını yapabilir… Yerel seçim öncesinde Show TV de Mehmet Emin’in yaptıramadığı her şeyi yapma olanağı var. Bütün görüşlerini orada seslendirme olanağı alır ve yarın bir gün çok ileri bir hamle alır” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “İKTİDARA VURULACAK DARBE İÇİN BU ÇOK ÖNEMLİ” dediği,  

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde; yeniden medyanın öneminden bahsettikleri ve Tuncay ÖZKAN’ın bu çerçevede “Türkiye’yi inşa edebilmek için bir tek koşul var, Türk medyasını aynı zamanda kontrol edebilmek…, Dünyanın neresinde psikolojik istihbarat yapmayan devlet var, bu ne demek, MGK’nın tutanağı gizli. Bunu sana veren, bu bilgiyi yaymak için sana veriyor” dediği, (Tuncay ÖZKAN’ın Küçükçekmecedeki deposunda yapılan aramalarda çok sayıda MGK toplantı tutanakları ele geçirilmiştir.)

Bilahare, Tuncay ÖZKAN’ın  “İstanbul TV konusunda mutlaka Ali Müfit GÜRTUNA’ya baskı yapıp, bunu devredip çıkması konusunu sağlamalıyız. Ama bununla birlikte mutlaka Akşam’da geri adım atmak zorunda. Çünkü onu bugüne taşıyan Türk Silahlı Kuvvetleridir. Bugün ayakta kalmasını Türk Silahlı Kuvvetlerine ve bana borçludur, yaptığı her şey çok büyük hata olur ve kendisine döner.” dediği ve görüşmenin devamında Levent ERSÖZ’ün Mehmet Emin KARAMEHMET’in nerede olduğunu sorduğu, Tuncay ÖZKAN’ın da “Ankara’da olması lazım, bugün veya yarın Turkcell toplantısı var. İstanbul’a dönebilir ama buralarda. Burada ben bir yöntem olarak ta şunu tavsiye ediyorum, çünkü ben çok fazla girmek istemiyorum, sonuçları açısından. Yoksa ben karşısına dikilir, kendisini çok da güzel azarlar ve terbiye ederim. Buradaki en önemli sorumuz şu. Nankörlük etmenin kendisine bedeli olacağını öğrenmesi lazım. Ciddi söylüyorum, buralara gelmesindeki en büyük etken TSK dır, benim buraya gelmemdeki en büyük etken TSK dır, bu Türkiye için bir görev olarak verilmiştir.” dediği anlaşılmıştır.


17 Aralık 2003 günü Mehmet Emin KARAMEHMET ile Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR arasında yapılan görüşme çözümünde özetle;


Öncelikli olarak Mehmet Emin KARAMEHMET’in ticari konuları ve ekonomik sıkıntıları ile ilgili konuşma yaptıkları, görüşmenin ortalarına doğru Levent ERSÖZ’ün “Komutanımızın size selamı var, kendisi yurt dışında, kendisi ile görüşmemiz esnasında şunları size iletmemizi istedi. “Tuncay beyle İlgili bunu Mehmet beyden beklemezdim” dedi. Kendisi çok üzüldüler. 1,2 yıllık sıkıntıları paylaşmış, sizlere yardımcı olmuş bir insan. Bazı çevrelerden, bazı kişilerden size bir takım şeyler gelmiştir, geldiğini de biliyoruz. Sonuçta bu bir vefadır, ama bütün bunlara rağmen karşılıklı olarak iyi niyetin göstergesidir BU SÖYLEDİĞİM KONU YERİNE GELSİN, Mehmet bey beni hiçe saydı, bu konuyu kendisine aktar, umarım bu konunun telafisini yapar dedi.” dediği, Karamehmet’in de “Ben bu konuyu size şöyle anlatayım. Tuncay beyin bizimle bir kontratı var. Bizimle değil de ayrı bir şirketle, Tuncay beye çok baskılar geldi. Ben öyle baskılara şey yapacak değilim. Başbakan bizim televizyona hiç gelmedi. Çok söyledik ama olmadı, beyanat vermiyor. Buna rağmen biz Tuncay beye bir şey yapmadık. Borçlarımız var, kısıtlamaya gitmemiz lazım. Onun maliyeti vergiler dahil 9 milyon dolar, bu televizyona geliyor. Bundan önce 7 milyon dolardı. Arkadaşlarla konuşurken bunları biraz indiremez misiniz demişler, o da ben ayrılıyorum demiş. Ben yoktum. Cuma günü geldim Türkiye'ye. Ben arkadaşlarla bir konuşayım dedim, sonra siz telefon açtınız, konuştum Biz anlaştık ayrılıyoruz, ücretini kesmedik, program için ücreti devam ediyor. Yerine kimseyi almadık, ondan sonra ne Başbakan ne Bakanlardan teklif gelmedi, yine söylüyorum yerine de hiç kimse alınmadı.” dediği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün “Size nasıl geldi bilmiyorum, program da ücretsiz çalışırım demiş.” Dediği, Karamehmet’in de “Onu da bizim arkadaşlar kabul etmediler.” dediği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün de “Komutanımız söyledi, telafisi olabilir diye. Kendisinin söylemesine rağmen hiçe saydınız. Konu tamamıyla özel, burada kalacağına inandığımız için.” “Siz bir kez daha düşünün, gerekirse o vatandaşı bir kez daha çağırın nedir bu diye. Kendisini sever veya sevmezsiniz.” dediği, Karamehmet’in de “Kendisiyle hiçbir şeyim yok. Kendisi ben ayrılayım dedi, kendisine sorabilirsiniz” dediği, Levent ERSÖZ’ün “Ben kendisinin ayrılma gibi bir düşüncesi olmadığını öğrendim.” dediği, Karamehmet’in de “Ama ayrıldıktan sonra demiştir. Ayrıldı, aradan ne kadar geçti, organizasyon yaptılar. Ondan sonra ben bu söylediğinizi de söyledim, ücretsiz çalışırım demiş idareye. Ama kontratı boyunca her türlü mahrumiyetini ödüyoruz yani.” dediği, Levent ERSÖZ’ün “Onun mahrumiyetinden ziyade SHOW TV GİBİ BİR BASIN YAYIN KURULUŞUNUN BU ÇİZGİSİNİN DEVAM ETTİRİLMESİ SON DERECE ÖNEMLİ.” dediği, Karamehmet’in “Orada bir endişeniz olmasın.” “Komutanım hassasiyeti biliyoruz ama, sorun, kendisine biz en ufak bir şey söylememişizdir. AMA DEVLETİN ALEYHİNE BİR YAYIN FALAN, ONLARA DA MÜSAADE ETMEYİZ TABİ.” “Ben bir daha konuşayım.” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “İyi olur. Ben Komutanıma sizinle görüştüğümüzü ifade edeceğim. Kendisini bu konuda rahatlatmamız lazım. Komutanım sizin söylediğinize çok üzüldü, bir anda böyle bir şey söyleyince Komutanımız hassas bir insan, tanıyorsunuz değil mi ?” dediği, 


Görüşmenin devamında, Hasan Atilla UĞUR’un söze girerek “Ama Mehmet bey tabi bu arada şu da var Komutanım bana bunu ilettiği zaman Genel Komutanımızla birlikte, ben sizin samimiyetinizi bildiğim ve sizi herkesten daha iyi tanıdığım için rahatlıkla şunu söyledim. Komutanım, çağırırız Mehmet bey gelir oturur konuşuruz ve açıklıkla konuşacak bir insandır dedim. Hakikaten de öyle oldu. Komutanımız hakikaten kırılmış, hassas bir insan, tekrar çağırıp ta Tuncay Bey ile konuşursanız kendisini de mutlu edersiniz.” dediği, Karamehmet’in de “Ama komutanım, tabi bazı yapamayacağım şeylerde var.” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un da “Bir dinlerseniz en azından kendisini” dediği, Karamehmet’in de “Biz zaten kendisiyle konuşmak İçin Pazar günü sözleşmişlik, kendisini arayacaktım, ama işte Ankara'ya geldiğim için görüşemedik. Ama, çağırırız. Osman Bey her gün görüşüyor. Kırgınlığımız yok.” “Şimdi tabı ama komutanım, adam medya başkanı, ertesi gün ayrıldı deniyor. Orada tabi herkesin aklına acaba baskıyla mı ayrıldı sorusu geliyor” “Ben iki şey söyleyebilirim Komutan'a. Bir tanesi hiç kimseden, ama hiç kimseden en ufak bir şey gelmedi, bir. İki, onunla konuşan, o gruba bakan arkadaşımız, "yahu çok erkek adammış, iki dakikada ben ayrılıyorum dedi" şeklinde takdirlerini de söyledi, Hatta bu ayın sonu diye söylenmişti, sonra 01 Ocak diye kendisi düzeltti. Ama benim bunun dışında da söyleyecek bir şeyim var. Benim hiç haberim olmadı” “Hayır, en ufak bir şey, ne Bakandan, ne Başbakandan, ne başka bir kimseden en ufak bir baskı gelmedi. Gelse ne yapardık onu da bitmiyorum ama. Şimdi bize daha Önce gelen baskılara biz hiç itibar etmedik. Ama tavır koyuyorlar tabi.” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un da çok kritik bir dönemden geçildiğini, bu nedenle Show TV ve Akşam Gazetesinin önemli olduğunu, bu nedenle bazı baskılar altında kalmaması gerektiğini söylediği ve görüşmenin sonlarına doğru “Ankara'da temasta olabileceğimiz, güvendiğiniz bir kimse var mı?” dediği, Karamehmet’in de Akşam Gazetesinden Serdar ÇABOĞLU’nun, Show TV’den de Bülent ERGİN’in isimlerini ve telefon numaralarını verdiği, 


Görüşmenin son kısmında ise Hasan Atilla UĞUR’un “Bu arada komutanım da buradayken belirtmek istiyorum. Turkcell İle İlişkilerimiz çok güzel devam ediyor. Bunun için de teşekkür etmek istiyorum. Aşağıdaki arkadaşlarla da gayet İyi ilişki içerisindeyiz.” dediği, Karamehmet’in de teşekkür ederek ayrıldığı anlaşılmıştır.  


Konu ile ilgili Tuncay ÖZKAN alınan ifadesinde görüşmeyi ve görüşme içeriğini tamamen inkar etmişse de, Mehmet Emin KARAMEHMET’in alınan ifadesinde, belirtilen tarihlerde Jandarma Genel Komutanlığına çağırıldığını, orada kendisi ile Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR’un görüştüğünü, bu görüşmede Tuncay ÖZKAN’ın yeniden işe alınmasını söylediklerini ve görüşmede geçen konuların konuşulduğunu beyan etmiştir.

Mustafa BALBAY ile Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR arasında geçen görüşme çözümü özetinde;
Şüpheliler Şener ERUYGUR, Hurşit TOLON ve Hasan Atilla UĞUR’dan ele geçirilen dijital veriler içerisinde Jandarma Genel Komutanlığında görevli olduğu dönemde Levent ERSÖZ’ün değişik kişilerle yaptığı görüşmeleri kaydettiğine dair bilgilerin olduğu, bu çerçevede Mustafa BALBAY’a ait 23 Aralık 2003 tarihli ve 5 Ocak 2004 tarihli görüşme çözüm tutanaklarının olduğu, ayrıca 23 aralık 2003 tarihinde yapılan görüşmeye ait bir kısım ses dosyasının olduğu, ayrıca yine 23 Aralık 2003 tarihindeki görüşme çözümü içerisinde birçok benzerlikler olan yedi sayfalık ayrı bir çözüm tutanağı olduğu görülmüştür. 


23 Aralık 2003 tarihli görüşme içeriğiyle benzerlikler gösteren yedi sayfalık çözüm incelendiğinde Cumhuriyet Gazetesinin tirajının artırılması ve bu nedenle askeri birliklerde satılması konusunda konuştukları, bu çerçevede Levent ERSÖZ’ün “siz tirajı artırma konusunda şimdi nasıl buluyorsunuz. Askeri okullardaki personele yönelik olarak böyle bir şey, yani hem gazeteyi güçlendirmek hem de dediğim gibi birçok insan gazete okuyor. Er de gazete okuyor sonuç itibarıyla. Sadece subay astsubay değil” dediği, Mustafa BALBAY’ın Cumhuriyet Gazetesini üniversitelerde 250.000 TL ye sattıklarını, aynı şekilde kışlalara da 250.000 TL den satabileceklerini söylediği, Levent ERSÖZ’ün de yeni bir oluşumun oldukça zor olduğunu, ama bu işlerin bir şemsiye altında götürülmesinin daha rahat ve kolay olacağını söylediği ve televizyon konusunu düşünüp düşünmediklerini sorduğu, Mustafa BALBAY’ın da 1998 ve 1999 yılında Cumhuriyet TV diye deneme yayınına başladıklarını, fakat bir sonuç alamadıklarını söylediği, 


Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Mustafa BALBAY’ın Cumhuriyet Gazetesi olarak kendilerine yönelik özeleştiri yaptığı ve bu çerçevede “bizim de hatalarımız oldu, 1950 yılında Demokrat döneminde iki yıl etkileniyor, hatta Nazım Hikmet’e hain diyorum ben, sonrada toplanıp özeleştirisini yapıyorum, bizim bazı yöneticilerimizin 1989 -1993 dönemi arası güneydoğu şeylerine yönelik PKK lıların açıklamalarını korumaya kalktılar, çok ağır oldu, o dönemde gazetemiz ama sonuç olarak şu anda gazete yönetimi Kuvayı Milliye çizgisinde” dediği, 


Görüşmenin devamında yerel seçimlerle ilgili konuştukları ve bu çerçevede Cezayir ülkesini örnek verdikleri, bu konuyla ilgili Mustafa BALBAY’ın “Cezayir olayını söylüyorsunuz, genel seçimleri kazandılar ama ondan sonrası mümkün değil” dediği, hemen akabinde de Levent ERSÖZ’ün Mustafa BALBAY’ın bir süre önce yaptığı “GENÇ SUBAYLAR RAHATSIZ” başlıklı haberle ilgili konuşmaya başladıkları, bu çerçevede söz konusu haberle ilgili Genelkurmay Başkanının yaklaşımını konuştukları, bu sırada Mustafa BALBAY’ın “babam arıyor geçen gün, oğlum kendine dikkat et diyor, Genelkurmay Başkanı onlara dönmüş diyor” dediği, Levent ERSÖZ’ün de bunların hepsinin kesilmesini gerektiğini, hayat hakkı tanınmaması gerektiğini, yoksa yeniden hortlayıp kendilerini ortadan kaldırabileceklerini söylediği, Mustafa BALBAY’ın da “birisinde emekli vatandaş arıyor, tabi ben diyor 1960 ı gördüm, 1970 i gördüm, 1980 i gördüm. Şu ülkemizde şu birkaç ayına bakıyorum, FAKAT EN GEÇERLİ DARBE BU DÖNEMKİ DARBE DİYOR, insan olabilirde bu sistem içerisinde nasıl olabilir, bütün tartıştığımız konu burada” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “olabilir, tartıştığımız konu rejim tartışması…, silahlı Kuvvetler eskisi değil ki yani kimileri demokrasiye bağlı bir topluluk var… herkesin gönülden bir sızı hissetmesi var, herkes dolunca benim yaptığım gibi BUNLARIN HEPSİNİ KESECEKSİN, bir daha başa geçmeyecekler” dediği, Mustafa BALBAY’ın da bu nedenle yerel seçimlerin çok önemli olduğunu, yüzde 40 tan fazla oy alırsa daha tehlikeli olacağını söylediği anlaşılmıştır.


23 Aralık 2003 tarihinde Mustafa BALBAY ile Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR arasında yapılan görüşme çözümü özetinde; Görüşme içerisinde genel olarak örgütün medya yapılanması ile ilgili konuşmalar yaptıkları, bu çerçevede özellikle Cumhuriyet Gazetesinin tirajının artırılması ile ilgili konuşmalar bulunduğu, bunların yanı sıra diğer medya organlarının kontrol altına alınmasını konuştukları, bu çerçevede Levent ERSÖZ’ün “medya sahipleri ile görüşme yapmak lazım” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “BELLİ DÜRTMELER ORALARIN YÖNETİMİNDEKİ İNSANLARLA” dediği, devamında Mustafa BALBAY’ın “şu alternatif medya nasıl yaratılır, belki uzun sürede buna bakmak lazım, şimdi iki üç tane bir tane kanal değişik bir şey söylerse bunları etkiliyor” “Uzan’ın genel üzerindeki etkisi yüzde 3, genel pay içinde hükümet hazmedemiyor, çünkü ulaşıyor” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “Uzan’ın savaşı bırakmaması lazım, bıraktı hata yaptı, kurtulacağını falan zannetti” dediği, 


Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Levent ERSÖZ’ün “siz tirajınızı artırmak açısından bizim askeri birliklerdeki askeri personele yönelik böyle bir şeyi nasıl uygun görürsünüz” dediği, bunun üzerine Hasan Atilla UĞUR’un “yeterli olur mu ki acaba? Açsak?” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “daha iyi, yani hem gazeteyi güçlendirmek ondan etkilenen bir çok insan şimdi evde gazete okuyor, sonuç olarak sadece subay astsubay değil, askerde okur, en azından Silahlı Kuvvetlerin kapısını biraz daha aralıyor” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un da “çok doğru komutanım, erler eskisi gibi cahil değil, sekiz aylık var, asteğmen var. Bunu söylemek lazım Genelkurmay Başkanımıza” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “ben kantinde herkese satarsam bu gazeteyi mükemmel olacak, sonuç itibariyle günde 1.000 gazete satabilirim” dediği, bunun üzerine Mustafa BALBAY’ın söz alarak “biz mesela üniversitelerde 250.000 TL ye gazete satıyoruz. Kışlaya da 250.000 yaparız”  “kimi yerlerde önyargı olabilir, kimi yerlerde sokmuyorlar bile. Mesela GATA da 250.000 den satabiliriz” dediği, Levent ERSÖZ’ün de bu konuyu Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’u kastederek komutanla konuşacaklarını, hatta komutanın Mustafa BALBAY’ı çağıracağını söylediği, 


Mustafa BALBAY’ın Cumhuriyet Gazetesi ve kendileriyle ilgili özeleştiri yaparak “şu an yönetim olarak da nispeten hatalarımız da olsa, yani gazete 1950 döneminde Demokrat partiden iki yıl etkileniyor, hatta Nazım Hikmet’e hain diyor. Özeleştiri yapıyorum. Sizinle açıkça paylaşmamın sakıncası yok. Bazı yöneticilerimizin 1989-1993 arası diyelim Güneydoğu ve PKK lılardan etkilendiler. Çok kavga edildi o dönem bizim gazetede. Şimdi gazete yönetimi KUVAYI MİLLİYECİ” dediği, 

Görüşmenin devamında yerel seçimlerle ilgili konuştukları, bu çerçevede Levent ERSÖZ’ün “ama her şey kısa vadede, onu da bıraktım, çok kısa vadede başarmalıyız. Çünkü yerel seçimler bunlar için musalla taşı olacak. O taş atlarsa çok daha zor olacak” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “evet zor, Cezayir de oldu biliyorsunuz. Yerel seçimleri kazandılar, ondan sonrası da mümkün değildir zaten” dediği, Mustafa BALBAY’ın Cumhuriyet Gazetesinde yaptığı “GENÇ SUBAYLAR RAHATSIZ” başlıklı haberle ilgili konuştukları, bu çerçevede Mustafa BALBAY’ın “şimdi bir emekli vatandaşı arıyorum, ben 60 ı gördüm, 70 i gördüm, 80 i gördüm diyor. Şu hükümetin son birkaç ayına bakıyorum diyor, en geçerli darbe bu dönemdeki diyor. Yani bu sistem içinde nasıl olur diyor. Bütün tartıştığımız nokta bu diyor” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “yani olay rejim olayında düğümleniyor” dediği anlaşılmıştır.

Görüşme çözüm metninin son sayfasında bilgi notu başlığı altında; 5 Ocak 2004 günü Mustafa BALBAY’la görüşme yapıldığı, bu görüşmede BALBAY’ın gazete olarak Şişli Belediye Başkanı Mustafa SARIGÜL’ün desteği ile 70.000 civarında Atatürk’ün mareşal üniformalı posterini bastırıp bu hafta sonu dağıtacaklarını söylediğini yazdığı tespit edilmiştir.

5 Ocak 2004 tarihinde Mustafa BALBAY ile Levent ERSÖZ ve Hasan ATİLLA UĞUR arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Görüşmenin başlangıcında Kıbrıs’la ilgili konuşma yaptıkları, Kıbrıs’la ilgili politikaları eleştirerek Kıbrıs’ın satılmaya çalışıldığını öne sürdükleri, bu çerçevede Mustafa BALBAY’ın psikolojik harekat olarak Atatürk’ün üniformalı resmini poster olarak bastırıp Cumhuriyet Gazetesi ekinde dağıtmayı düşündüklerini, posterin basımı konusunda Mustafa SARIGÜL’ün yardımcı olacağını söylediği, zaten Mustafa SARIGÜL’ün daha önceden de Cumhuriyet Gazetesine benzer yardımlarının olduğunu söylediği, 

Görüşmenin devamında, Levent ERSÖZ’ün “bize gelen haber elemanlarımızın aldığı bilgiye göre Milliyete yönelik bir takım operasyonlar olabilir” “Milliyetin bu çıkışlarından dolayı, bunu siz Bila ile yüzyüze görüşerek aktarabilirsiniz” “ya Fikret Beyi sıkıştıracaklar yada başka bir şekilde rahatsızlık verecekler, bunu paylaşmamız lazım” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “zaten ben çok seviniyorum, bir anlamda tamamen tarafsız, şimdi tek başına Cumhuriyet gitmez, mümkün değil. Bu haberlerin hiçbirinde bencillik düşünmedim. Olabildiğince belli ölçülerde yayılmasında fayda var. O yüzden Milliyette çok önemli. Fikret Bey ile de bir konuşmak lazım” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un da “yalnız kısa zamanda görüşürseniz” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “anladım, Fikret ile yemek yiyecektik, orada söylerim” dediği,

Levent ERSÖZ’ün bir önceki görüşmede konuştukları  Cumhuriyet Gazetesinin askeri birliklerde satılması ile ilgili Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’u kastederek komutanla görüştüklerini söylediği, bu çerçevede “komutanla görüştük biz, bizim eğitim birliklerimiz, okullarımız, bölge komutanlıkları ve karargahlarına bir talimat vereceğiz. Toplu birliklerimiz olan yerler, tugay seviyesinde olan birliklerimize sizin temsilcileriniz gidip biz Cumhuriyet Gazetesini 400 değil 200.000 liradan vermek istiyoruz, formalite gereği gerekirse bir yazı olarak ortaya konulacak. Birlik komutanları bu konuda emir verecekler ve gazeteler alınacak. Bu uygulamayı başlatalım dedi komutanımız. Ondan sonra Kara Kuvvetlerine, Deniz ve Havaya komutanım teklif edecek, biz böyle bir uygulama başlattık, burayı götürüyoruz sizde bu konuya destek verin diye, diğerlerine de Cumhuriyet Gazetesinin girmesini sağlayacağız. Bunu sağlarken birlik komutanlarına biz bir de şunu soracağız, siz Cumhuriyet’e kapıyı açarken diğerlerine de hissettirmeden hafif hafif kısın. Adam orada Cumhuriyet’i görecek. bakacak ki Hürriyet yok Milliyet yok, neyse alacak. Yani çift taraflı olarak yönlendireceğiz” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “biz de fiyatı 250.000 e indireceğiz” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “yarından itibaren biz birlik komutanlarına talimat veririz” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “şimdi biz üniversitelere bu şekilde yapıyoruz, bir damga ile indirimli gazete olduğunu belirtiyoruz, yani 250.000 e satıldığını belirtiyoruz. Ötekilerle karışmasın diye. Bizde normal olarak üniversitelere, gençliğe uyguladığımız bu yöntemi size asker gençliğinede önermiş oluyoruz.” Dediği, Levent ERSÖZ’ün de hangi üniversitelere verdiklerini sorduğu, Mustafa BALBAY’ın da “ODTÜ, Dil Tarih coğrafya fakültesi, orası fena değil, Gazi’ye giremedik, orada değişik bir havada biliyorsunuz ve Ankara Üniversitesi” dediği, Levent ERSÖZ’ün “Bursa Uludağ yok mu” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “İstanbul da 4-5 yerde var, galiba Bursa’ya da geçtik” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “biz tanıdığımız rektörler vasıtası ile diğerlerine de bu konuyu anlatırız. Dolayısıyla onlarda da böyle bir hareketlenme sağlarız.kimse kırmaz yani, bu konu itibari ile onu da sağlarız. Önce bizde bu uygulamaya geçelim, arkasından diğer kuvvetlerde geçecektir” dediği,  

Görüşmenin devamında, Levent ERSÖZ’ün “Bu hafta Turgay CİNER ile irtibat kuracağız, onunla bir konuşacağız. Aydın DOĞAN ile de görüşme ihtimali de olabilir bakarsınız. Bu vatandaş enterasan atamalar yapmış, kendi kızlarını icra kurulu başkanlıklarına getirmiş. Herhalde fiilen el koyma stratejisi mi güdüyor napıyor” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “Fikret Beyle konuştum bu konuda, sağlığında mirasını devrediyor diyor” dediği, görüşmenin sonlarına doğru Mustafa BALBAY’ın Amerikan büyükelçisiyle yaptığı görüşmeler hakkında bilgi verdiği anlaşılmıştır.

02-Sarıkız kod adlı darbe planı çerçevesinde rektörlerle temas kurulup öğrencilerin sokağa dökülmesi planlanmıştır.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden örgütün bu planı da hayata geçirdiği, plan gereği Jandarma Genel Komutanlığında Rektörlerle bir toplantı düzenlendiği, bu toplantıda hükümetin icraatları ve irtica ile ilgili konuların konuşulduğu, toplantı sırasında 15-20 Rektörün KUBİLAY olmaya hazır olduklarını söylediği ve 25 Ekim günü Rektörler ve öğretim görevlilerinin Anıtkabire gitmesinin kararlaştırıldığı anlaşılmıştır.

Toplantıda alınan bu karar gereği, 25 Ekim 2003 günü Ankara Üniversitesi rektörlüğü ve ADD “Cumhuriyete Saygı” mitingi adı altında toplantı ve gösteri yürüyüşü düzenlemiş ve bu yürüyüşe, Türkiye’nin dört bir yanından gelen rektörler, üniversite öğretim üyeleri, öğrenciler ve binlerce vatandaş katılarak Anıtkabire yürümüşlerdir.

Bu toplantı ve gösteri yürüyüşü sırasında bazı üniversite öğrencilerinin “ORDU GÖREVE” pankartları taşıdığı, gösteriye diğer şahısların yanı sıra dönemin İstanbul Üniversitesi rektörü Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU ve YÖK Başkanı Kemal GÜRÜZ’ün de katıldığı görülmüştür. “ORDU GÖREVE” pankartını taşıyan öğrencilerin ise bir kısmının İstanbul Üniversitesi öğrencileri olduğu tespit edilmiştir.

Bu faaliyetlerin yanı sıra bazı üniversite rektörleri değişik zamanlarda yürütme organı ile ilgili açıklamalar yapmış ve bu açıklamalarla kamuoyu oluşturmayı hedefledikleri anlaşılmıştır.

Bu gelişmeler o dönemde bazı basın yayın organlarında yer alırken özellikle gerçekleştirilen bir kısım eylemler, örgütün Medya yapılanmasındaki sorumluları tarafından başta örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda yayın yapan Cumhuriyet gazetesinde olmak üzere bazı medya organlarında sert ifadelerle haber yaptırılmıştır. Bu haberlerde “ON BİNLER AYAKTA” “İKTİDARA ÜÇLÜ UYARI" "REKTÖRLER YİNE UYARDI" ONBİNLERİN YÜRÜYÜŞÜ" şeklinde başlıklar kullanılarak bir taraftan yürütme organı baskı altına alınmaya çalışılırken diğer taraftan da kamuoyu oluşturulmaya ve böylelikle örgütün gerçekleştirmeyi hedeflediği darbeye zemin hazırlamaya çalıştıkları anlaşılmıştır.

Dolayısıyla soruşturma kapsamında elde edilen delillerden örgütün bu planı aynen uygulamaya koyduğu ve gerçekleştirdiği açıkça tespit edilmiştir. Bu nedenle konunun daha iyi anlaşılabilmesi için elde edilen deliller sırası ile anlatılacaktır.

Hurşit TOLON’dan ve Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital verilerde, “Rektörlerle Toplantı.pdf”  isimli 5 sayfadan oluşan “pdf” dosyasında, 19 Eylül 2003 tarihinde Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığında rektörlerle yapılan toplantıda konuşulan konuların yazdığı, söz konusu toplantıda, üniversiteler, Kredi Yurtlar Kurumu, Özel Yurtlar, Eğitim Kurumlarındaki irticai yapılanmalar, 28 Şubat’ın öneminin tekrar kavranması, bazı Polis okulları, İmam Hatip Liseleri, Türban, bazı Valiler, Sivil Toplum Kuruluşları, Hükümetin icraatları, Jandarma’nın görevlerini daha etkin uygulaması konularının konuşulduğu, bunların yanı sıra  REKTÖRLER’den 15-20’SİNİN “KUBİLAY” olmaya hazır olduğunu söyledikleri ve ayrıca 25 Ekim 2003’de öğretim üyelerinin cüppeleriyle Anıtkabir’e yürüyeceklerini ifade ettikleri anlaşılmıştır.

Şener ERUYGUR’un Geel Başkanlığı yaptığı ADD Genel Merkezinde ele geçirilen (5) nolu CD içersinde, “JANDARMA GENEL KOMUTANLIĞININ BİRİFİNGİ.doc” isimli dosyada, “JANDARMA GENEL KOMUTANLIĞININ BRİFİNGİ” başlığı altında, toplantıla katılanlar ve toplantıya katılan rektörler tarafından gündeme getirilen konuların yazdığı, 

“Katılan rektörler”  başlığı altında, İstanbul Üniversitesi, 9 Eylül Üniversitesi, Erzurum Üniversitesi, Malatya Üniversitesi, Trabzon Üniversitesi, Samsun Üniversitesi” ibarelerinin bulunduğu, 


“Jandarma Genel Komutanlığından Katılanlar” başlığı altında, “Jandarma Genel K.”, “Kurmay Başkanı”, “Denetleme Bşk.” “Harekat Bşk.” “İsth. Bşk.” “Per. Bşk.” “Eğitim Komutanı” “Okullar K.” Yazdığı görülmüştür.


“Yemekte rektörler tarafından gündeme getirilen konular” başlığı altında özetle;

“Jandarma olarak 3000 öğrenciye burs temin ediyorsunuz ve onları Atatürk izcileri yapmışsınız, ancak Türkiye de 15 milyon öğrenci var ve karşı görüş milyonlar çapında etkili” 

“Maalesef her yerde en iyi yurtlar ve binalar gericilere ve tarikatlara ait. şimdi de yatılı ilköğretim bölge okulları ile parasız yatılı okullarda kadrolar hızla değiştiriliyor ve gerici örgütlenme had safhada devam ediyor.”

“28 şubat kararlarına ne oldu. Tam bir kaos var. Nıye geri adım atıldı. Şimdi yeni zihniyet hükümetin yanlış uygulamalarını takip edelim ikaz edelim şeklinde. 28 şubat sonrası çıkarılan kararlar var 18 civarında, sadece 8 yıllık öğretim uygulanıyor onu da kadük etmeye çalışıyorlar. Neden o kararların üzerine gidilmiyor.”

“Bir insan 12 yaşına kadar temel karakter ve bilinç sahibi oluyor. Doğayı ve çevresini sorgulamayı; sebep sonuç ilişkisi kurabilmeyi  öğreniyor.  O nedenle kuran kursu yaşının 12 üzerinde olması çok önemli. Kaçak kuran kurslarında 7 yaşında çocuklar var.  

“Yeni ve önemli bir döneme giriyoruz. Unıversıteler acılıyor. Bu donemde gözümüzü karartmalıyız. Bu sene Istanbul Unıversıtesine 11 bın basvuru oldu 170 tane de turbanlı basvurdu”

“Üniversiteler ve Ordu gibi zinde ve Atatürkçü kurum ve kuruluşlar bir araya gelmeli ve ciddi bir çalışma programı yaparak birleşmeli ve planlı faaliyetleri uygulamalıyız?”

“3 kuvvet komutanı  Jandarma ve Genelkurmay Başkanı  büyük bir güç. Atatürkçü Düşünce Derneği ile bazı sivil toplum örgütleri bazı şeyler yapmalı.”

“Biz Atatürkçü devrimci rektörler olarak mücadeleye hazırız. Bu mücadelede herkesin ışığı önemli. Eğer idari yapı bu şekilde devam ederse sonumuz kötü.”

“Türk halkı kadar dedikodudan ve günlük olaylardan etkilenen bir halk dünyada yok. Orneğin İsveç de dışişleri bakanı öldürüldü ve bizim köşe yazarları İsveç euro ya geçer, zira öldürülen bakan euroyu savunuyordu dediler. Ama halk euroya gecmedi. Türk halkı değişik. Güce tapıyor.”

“Bizim gözümüz kara. Ordu bir güç. Üniversiteler bir güç. Birbirimizi korumalı ve CHP yı ne olursa olsun yanımıza çekmeliyiz. Türkiye’nin geleceğini beraber çizmeli ve müttefiklerimizin adedini arttırmalıyız. Basın CHP’yi duyurmuyor. Onlar ne yapsın.”

“25 Ekimde Rektörler ve öğretim üyeleri anıtkabire geleceğiz. Bizlerle beraber, bize destek veren kurumlar da gelmeli. TSK ile beraber olalım.”

“YSK kararı çok önemli. Eğer yerel seçimleri de bunlar çoğunlukla (60 ve uzeri) alırsa sonumuz İran olur.

“Ayrıca 12 ekim de AKP kongresi var. Milli görüşçüler ile yol ayırımındalar. AKP de yönetimden rahatsız olan kesim var. Neticede hepsi dinci. Milli görüşçüler de teslimiyetçi ve tavizci  olmaktan çok rahatsızlar. 200 kişiye varan rahatsız bir kesim tahmin ediliyor. Ama iktidar eldeyken bunların kolay kolay  çözülmeleri beklenmemeli. YSK kararı dincilerin aleyhine olursa o zaman meclis aritmetiği çok değişecektir. 66 vekil önemli değişiklik yapabilir. Yeni secimlere gitmektense bu en iyi seçenek. Zira halka güven olmaz. Yeni seçimlerde daha büyük bir basarıyla iktidara  gelebilirler.” 

“En önemli konu caydırma ve korku yaratmak. Kapı kapı dolaşıp bu gidişin tehlikelerini anlatmamız lazım.” Şeklinde ifadelere yer verildiği görülmüştür.


25 Ekim 2003 günü Ankara da düzenlenen gösteri yürüyüşü

25 Ekim 2003 tarihinde Ankara ilinde Cumhuriyetin 80. yılı kutlamaları çerçevesinde düzenlenen gösteri, yürüyüş ve miting ile ilgili belgeler ve görüntüler Ankara Emniyet Müdürlüğünden temin edilmiştir.

Söz konusu belgelerin yapılan incelemesinde; 25 Ekim 2003 tarihinde Ankara Üniversitesi rektörü başkanlığında 7 kişiden oluşan düzenleme kurulu tarafından Cumhuriyetin 80. yılı kutlamaları kapsamında gösteri, yürüyüş ve miting düzenlendiği, bu mitinge çeşitli üniversite ve sivil toplum kuruluşlarına mensup şahısların katıldığı, kalabalığın Celal Bayar Bulvarı üzerinde toplanıp, Tandoğan Meydanı ve Anıt Caddesini takiben Anıtkabir’e kadar yürüdüğü, 

Bu yürüyüşte “ORDU GÖREVE, ATATÜRK GENÇLİĞİ” yazan pankart ve dövizlerin taşındığı, gösteriye diğer şahısların yanı sıra dönemin İstanbul Üniversitesi rektörü Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU’nun da katıldığı, 

Ankara Emniyet Müdürlüğü görevlilerince düzenlenen tutanaklarda “Ordu Göreve, Atatürk Gençliği” ibareli dövizi taşıyan kişilerden bir kısmının İstanbul Üniversitesi ÖĞRENCİLERİ olduğu tespit edilmiştir. 

Rektörlerin Açıklamaları

Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 nolu CD içersinde, “üniversiteler inönü ve dokuz eylül çıkışları” isimli power point dosyasında, Ege Üniversitesi ve İnönü Üniversitesinin Laiklik ve bazı AKP’li milletvekilleri ile ilgili yaptıkları açıklama metinlerinin olduğu görülmüştür.

 Konuya ilişkin gazete haberleri

26.09.2003 tarihli Milli Gazetede, “REKTÖRLERDEN ÇİRKİN TEHDİT” “ODTÜ Rektörü Akbulut’tan Erdoğan’a: Menderes gibi olursun” başlıklı haberde, bazı rektörlerin Kara Kuvvetleri Komutanı Aytaç YALMAN’ı ziyaretinden sonra Başbakan Recep Tayyip ERDOĞAN’a Menderes’in başına gelenleri hatırlatan ifadeler kullandıkları  yönündeki değerlendirmelere, 

Ayrıca Dokuz Eylül Üniversitesi Rektörünün, hükümetin YÖK’ü ele geçirmeye çalıştığını öne sürerek “BU UĞURDA YENİ KUBİLAYLAR GEREKİYORSA BİZ YENİ KUBİLAYLAR OLMAYA HAZIRIZ” şeklindeki açıklamalarına ,

12.10.2003 tarihli Vakit Gazetesinde, “SOKAĞA DÖKÜLÜN” TALİMATI” başlıklı haberde,  Atatürkçü Düşünce Derneği önderliğinde Ankara’da gerçekleştirilecek olan ve rektörlerinde cüppeleri ile katılarak hükümeti protesto edecekleri toplantıya taraftar toplamak isteyen rektörlerin, üniversitelerin bünyesindeki öğretim üyelerini baskı altına almaya başladıkları, bu çerçevede “yürüyüşe katılın” çağrısı yapan rektörlerin e-mail ve mektup ile öğretim üyelerini yürüyüşe katılmaya zorladıklarının belirtildiğine ilişkin değerlendirmelere, 

26.10.2003 tarihli Milliyet Gazetesinde, “ON BİNLER AYAKTA” başlıklı haberde, Atatürkçü Düşünce Derneği ve Ankara Üniversitesince düzenlenen “Cumhuriyet’e Saygı” yürüyüşüne on binlerce kişinin katıldığı, bu yürüyüşe Türkiye’nin dört bir yanından gelen rektörler, üniversite öğretim üyeleri, öğrenciler ve binlerce vatandaşın yer aldığı, söz konusu yürüyüşün 28 Şubat süreci protestolarını anımsattığı, yürüyüşe bazı rektörlerin öncülük yaptığına ilişkin değerlendirmelerle,  yürüyüş yapan topluluğun “ORDU GÖREVE” pankartlarını taşıdığına dair görüntülere,

01.07.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "İKTİDARA ÜÇLÜ UYARI"  başlıklı haberde, “YÖK Başkanı, Erdoğan’ın üslubunu eleştirdi, TOBB geçmişi hatırlayın dedi, KESK istifaya çağırdı” şeklinde haberlere,

10.10.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "REKTÖRLER YİNE UYARDI" başlıklı haberde, “imam-hatip düzenlemesinin genel kurula gönderilmeden geri çekilmesini istediler” şeklindeki  açıklamalara,

12.10.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "LAİKLİK’TEN ÖDÜN YOK" başlıklı haberde, bir rektörün beyanatına,

25.10.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "BAŞKENTTE BÜYÜK YÜRÜYÜŞ" başlıklı haberde, “Öğretim üyeleri, avukatlar, sivil toplum örgütleri, işçiler ve yurttaşlar bugün Anıtkabir’e akacaklar” şeklinde habere,

26.10.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "ONBİNLERİN YÜRÜYÜŞÜ" başlıklı haberde, “hükümetin uygulamalarına karşı Atatürk ilkelerine sahip çıkan rektörler ve on binlerce yurttaş Anıtkabir’e akın etti” şeklinde ifadelere,

29.04.2004 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, “REKTÖRLERDEN İSYAN” ve  “REKTÖRLERDEN İSTİFA UYARISI” şeklinde değerlendirmeye,

13.06.2004 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, “CUMHURİYET TEHDİT ALTINDA” başlıklı haberde, dönemin ADD Genel Başkanı Ertuğrul KAZANCI’nın açıklamalarına yer verildiği görülmüştür.

03-Sarıkız kod adlı darbe planı çerçevesinde sendikalarla temas kurup sokağa dökülmeleri planlanmıştır.

 Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden örgütün bu planı da hayata geçirdiği, plan gereği öncelikle Türkiye de faaliyet gösteren tüm sendikalar ve konfederasyonlarla ilgili çok ciddi ve kapsamlı çalışmalar yaptıkları ve bu sendikalarla konfederasyonları “HÜKÜMET KARŞITI” “HÜKÜMET YANLISI” ve “YÖNLENDİRİLEBİLİR” şeklinde tasnifledikleri görülmüştür. Bu konu ile ilgili yapılan çalışmalar Cumhuriyet Çalışma Grubunun devre raporlarında kapsamlı olarak anlatılmıştır. 

Bunların yanı sıra  şüpheli Levent ERSÖZ Türk-İş’e bağlı Yol İş Sendikası Başkanı Fikret BARIN’la görüşme yaptığı ve bu görüşmede sendikaların sokağa dökülmesi ve yürütme organı aleyhinde gösteriler yapması için teşvik ve yönlendirmeler yaptığı görülmüştür.

31 Aralık 2004 tarihinde Levent ERSÖZ ile Fikret BARIN ve misafir olarak belirtilen kişi arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Görüşmenin başlangıcında değişik konularla ilgili kısa bir konuşma yaptıktan sonra Levent ERSÖZ’ün işler nasıl gidiyor diye sorduğu, Fikret BARIN’da kamu yönetimi temel kanunu verildiği günden beri savaş hali yaşadıklarını, bu konu ile ilgili Danıştay’da sempozyum düzenlendiğini, bu konuyu her yerde tartıştıklarını söylediği, bu çerçevede Köy Hizmetleri Genel Müdürlüğünün kapatılmaya çalıştığını, bu konu ile ilgili de Hükümet içerisindeki değişik kişilerle görüşmeler yaptıklarını anlattığı,

Görüşmenin devamında bu olanlar karşısında Sivil Toplum kuruluşlarının hareket halinde olmadığını söylediği, Fikret BARIN’da kendilerinin de aynı dertten muzdarip olduklarını, herkesin üzerinde bir ölü toprağı olduğunu ifade ettiği ve değişik sendika ve konferadasyonlar hakkında serzenişlerini dile getirdiği, bu sırada misafir olarak belirtilen kişinin söze girerek “şimdi bir kere şu aşamada ekonomik kriz olmadan, geniş kitleleri harekete geçirmek mümkün değil” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “o zaman bir kriz mi yaşayalım” dediği, misafir olarak belirtilen kişinin de “Kıbrıs meselesinde kriz yaşanacak, ekonomi şuanda bıçak sırtında ve ABD ve AB desteği ile ayakta durabilmekte” “Kıbrıs konusunda çok açıkça siz sağlam durursanız Türkiye ile AB iş birliği bozulur. Kriz olur, yüzbinler sokaklara iner. Yani Kıbrıs konusunda siz Ulusalcı çizgiyi bu güne kadar sürdürdüğünüz gibi sürdürürseniz o zaman bir ay içinde alluk bullak olur…… AB genişleme süresinde en önemli kriz noktası Kıbrıs’tır…… Hükümet-AB ilişkisini bozduğunuzda piyasa alluk bullak olacaktır….. eğer bu Hükümet döneminde ve kanundan ikinci dünya savaşından daha büyük bir yoksullaşma yaşanırsa şeriatçılık meselesi Türkiye’de kapanır….. daha büyük bir yoksullaşma yaşanırsa halk o zaman doğal tepki gösterecektir” dediği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün “tabi bütün bunlara rağmen bu ekonomik krizlerden Ülkenin çok büyük darbe alması gerek, sonuçta bazı işlerin çok olumsuz boyutlara ulaşması demek, bunlardan daha nasıl olabilir diye düşünmemiz lazım. Masada ortaya koymak açmak lazım. Onun için tabi bizim bir takım faaliyetler var ama nerde yapılacak bu mevzu. Bunları düşünmek lazım dediğim gibi. Özellikle yerel seçimler gelmeden bu işi mutlaka ortaya açıklamak lazım” “şimdi biraz dojası artıralım. Yerel seçimlere karşı olan dönemde bir hareketlenme sağlamak….” dediği, Fikret BARIN’da “efendim ben bir sendikanın genel başkanıyım, bu konferedasyon başkanları düzeyinde bu işin ele alınması lazım” dediği ve devamında TÜRK İŞ, TES İŞ, HABER İŞ ve benzer sendikaların çok sayıda personellerinin olduğunu, fakat bunları ayağa kaldıramadıklarını söylediği,

Görüşmenin devamında aralarında sendikalarla ilgili değerlendirmeler yaparken misafir olarak belirtilen kişinin METAL İş Sendikası Genel Başkanı Mustafa ÖZBEK’in bu işlere duyarlı olduğunu, fakat söz konusu sendika mensuplarının özel sektörlerde olması sebebi ile kitlesel anlamda yapılacak faaliyetlere katılamayacaklarını söylediği, ayrıca 28 Şubat süresince TÜRK İş, DİSK ve Esnaf Sanatkarlarının bir araya gelmesinin daha kolay olduğunu, bugün çok farklı bir süreç yaşandığını, o dönemde Alevilik ilişkilerinin de kullanıldığını anlattığı,

Görüşmenin sonlarına doğru Levent ERSÖZ’ün sizde elinize cebinize atacaksınız dediği, Fikret BARIN’da “az para değil ki dolarlar konuşuyor. Adama getirttireceğim, yemeğini yedireceğim, sabah-öğle-akşam…. En azından elimizden geleni yapacağız, bütün imkanlarımızı kullanacağız, ne yapalım? Diyeceğim ki otobüsün yarısı bizden olacak yarısı da memurları alacaksınız diyeyim öyle getirip götüreceğiz. Başka çaremiz yok. Onunla ilgili zaten sözümüz de var. Benim teşkilatta hazır. O mesajı da verdim, hazırlanın işaret bekleyin dedim” dediği, Levent ERSÖZ’ün’ de “haberinizle gelin” dediği ve kısa bir süre sonra görüşmeye son verildiği anlaşılmıştır.

DEĞERLENDİRME

Yukarıda açıkça izahı yapılan tüm deliller birlikte değerlendirildiğinde;

 Özden ÖRNEK’in M.Ö olarak kodladığı Mustafa ÖZKAN ile gerekli görüşmeleri yaptığı, bu görüşmelerde İstanbul da ki siyasi gelişmeler ve Aydın DOĞAN’la ilgili bilgiler aldığı, ayrıca basının desteğine ihtiyaçlarının olduğunu anlattığı, sonrasında medya patronlarından Aydın DOĞAN ile görüşme yaptıkları ve kendisine gerekli mesajları verdikleri, diğer taraftan o dönemde Karamehmet grubundan ayrılan Tuncay ÖZKAN’la görüştükleri ve İstanbul TV’yi alması konusunda gerekli desteği verdikleri, bunların yanı sıra Rahmi KOÇ’la görüştükleri,
Darbe planları kapsamında basının ele geçirilebilmesi ve medyanın gerekli desteğinin alınabilmesi için diğer şüpheliler Şener ERUYGUR, Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR’un da gerekli çalışmaları yaptıkları 

            Bu kapsamda;


Tuncay ÖZKAN’ın tekrar Karamehmet grubunda çalışması için Mehmet Emin KARAMEHMET ile görüştükleri, bu görüşmeyi kayda aldıkları ve taleplerinin Şener ERUYGUR’dan geldiğini söyleyerek baskı uyguladıkları, yine bir medya kuruluşunun sahibi olan Cem UZAN ile görüştükleri, kendi planları doğrultusunda yayın yapılması ve AKP de bulunan bazı milletvekillerinin ayrılmasının sağlanması amacıyla telkin ve yönlendirmede bulundukları, ayrıca örgütün stratejisi doğrultusunda yayın yapan Cumhuriyet Gazetesinin tirajının artırılmasını ve böylece kamuoyunda daha etkin hale getirilmesinin sağlamak amacıyla Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde dağıtım ve satışının sağlanması işini organize etmeye çalıştıkları, şüpheli Mustafa BALBAY’ın da telkinleri ile diğer medya gurubu sahiplerine baskı yapmak amacıyla plan yaptıkları, özellikle darbe yapılması konusundaki azim ve kararlılıklarını şüpheli Levent ERSÖZ’ün “BUNLARIN HEPSİNİ KESECEKSİN, bir daha başa geçmeyecekler” sözlerinin yukarıda Özden ÖRNEK’ten ele geçirilen günlüklerde belirtilen SARIKIZ darbe planI ve stratejilerin adım adım ortaya konulduğu anlaşılmıştır. 

AYIŞIĞI KOD İSİMLİ DARBE PLANI

GENELKURMAY BAŞKANI HİLMİ ÖZKÖK’ÜN EMEKLİYE AYRILMASI VEYA ETKİSİZ/YETKİSİZ HALE GETİRİLMESİ,

AZAMİ SAYIDA MİLLETVEKİLİNİN BAŞBAKAN RECEP TAYYİP ERDOĞAN’I TERK ETMESİ,

CUMHURBAŞKANI AHMET NECDET SEZER’İN GÖREVİNİ SÜRDÜRMESİ

Faaliyetelerinin olduğu ve bu faaliyetlerin gerçekleştirilmesi için neler yapılması gerektiği, yapılan eylemler karşısında ne gibi tepkiler gelebileceği ve gelen tepkiler karşısında da neler yapılacağı ayrıntılı bir şekilde belirlendiği tespit edilmiştir.

GENELKURMAY BAŞKANI HİLMİ ÖZKÖK’ÜN EMEKLİYE AYRILMASI VEYA ETKİSİZ/YETKİSİZ HALE GETİRİLMESİ İÇİN;

“YAPILACAKLAR”

01-Kuvvet Komutanlarının yapacağı açıklamaların metinlerinin hazırlanması,

02-Darbeye katılacakların ve karşı olanların belirlenmesi, katılacaklarla temas edilmesi, karşı olanların ise saf dışı edilmelerinin planlanması,

03-Darbeye karşı olan bazı kişilere vaatlerde bulunulması,

04-1.Ordu Komutanı Yaşar BÜYÜKANIT ve 2. Ordu Komutanı Fevzi TÜRKER’İN altında sağlam adamlar bulunması yada oldu bitti ile bunların hareketsiz ve yetkisiz bırakılması,

05-Kara Kuvvetleri Komutanı Aytaç YALMAN ile irtibat elemanı bulunması,.

06-Kuvvet Komutanlarının  arka arkaya sert açıklamalar yapması,

07-“Emekli Generaller, diğer subayların ve darbe ile koordineli hareket eden sivillerin Başbakan ERDOĞAN ve Genel Kurmay Başkanı ÖZKÖK’ü hedef alan açıklamalar yapmaları,  

08-TSK içerisindeki generallerin Genelkurmay Başkanına açık ve imzalı mektup yazması, 

09-TSK içerisindeki alt hiyerarşik yapının da yoğun mektup, faks ve e-posta ile tepkilerini dile getirmesi,

10-Kara Kuvvetleri Komutanı Aytaç YALMAN’ın’ın son anda işin içine çekilmesi,

Faaliyetlerinin planlandığı görülmüştür.

“MUHTEMEL TEPKİLER”

Darbe planı hazırlık aşaması deşifre olursa, Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün çağırma görüşme veya nakil yoluyla darbe planlarını yapan ve uygulayan kadroları dağıtmaya teşebbüs etmesi,

Medyanın TSK’nın birliğinin bozulduğu şeklinde spekülatif yorumlar yapması ile kamuoyunu tahrik etmesi,

Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün sessiz kalması, basın yayın organlarının konuyu basite indirgemesi ,

Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün Ayışığı planını reddeden açıklamalar yapması,

Genelkurmay Başkanının Başbakan ile işbirliği yaparak askeri şuranın erken toplanmasına ve emekliye sevk işlemlerine teşebbüs etmesi,

Özel Kuvvetler Komutanlığı unsurları da kullanılarak darbeci ekibin TSK’dan atılması planının uygulamaya konulması,

Yönündeki tepkiler öngörülmüştür. 

“TEPKİLERE TEDBİRLER”

Hazırlıkların çok sınırlı grup ile yapılması,

Hücre şeklinde yapılanma,

Kişisel güvenlik tedbirlerinin artırılması,

TSK’nın birlik içinde olduğu, Genelkurmay Başkanı HİLMİ ÖZKÖK’ün bu  birliği bozduğu ve bu nedenle emekliye ayrılması gerektiğinin, basın yayın organları aracılığı ile halka taşınması,

Genel Kurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’e yönelik ‘ya çekil, ya çekil’ baskısının çok boyutlu ve çok sesli olarak arttırılması,

Darbe planının geniş tabanlı olduğu izlenimiyle gözdağı  verilmesi, 

AYIŞIĞI ve YAKAMOZ darbe planlarını hazırlayan ve uygulayacak olan kadrolar deşifre olur ve dağıtılırsa, planın aynen devam ettirilmesi için ikinci bir yapılanma oluşturulması ve bu yapılanmanın çok gizli tutulması,

Şeklinde tepkilere yönelik tedbirler planlandığı görülmüştür. Burada AYIŞIĞI ve YAKAMOZ kod adlı darbe planlarını hazırlayan ve uygulayacak olan kadronun deşifre olması durumunda planın aynen devam ettirilmesi için ikinci bir yapılanma oluşturmaya çalışılması ve bu yapının çok gizli tutulmaya çalışılması şüphelilerin DARBE teşebbüsü konusunda ne kadar ciddi ve kararlı olduklarını göstermektedir.

AZAMİ SAYIDA MİLLET VEKİLİNİN BAŞBAKAN RECEP TAYYİP ERDOĞAN’I TERK ETMESİ İÇİN;

“YAPILACAKLAR”

01-Milletvekillerinin analiz edilerek gruplandırılması,

02-Gruplarla temas kurularak organize edilmesi, liderlerin belirlenmesi,

03-Milletvekillerinin basın açıklamalarında kullanacağı tema ve argümanların belirlenmesi,

04-Ayrılan milletvekillerinin dağılmadan yeni bir grup kurmalarının sağlanması,.

“MUHTEMEL TEPKİLER”

Milletvekilleriyle temasın deşifre edilerek, medyatik kampanyalar ile Genel Kurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün darbe planına yönelik inisiyatif almaya tahrik edilmesi,

Hazırlık aşamasında tespit edilmesi üzerine Başbakan ERDOĞAN’ın milletvekillerine yönelik tehdit, şantaj ve çıkar sağlama gibi yöntemlerle baskı uygulaması, 

Milletvekillerinin açıklamalarının basite indirgenmesi ve spekülatif hale getirilmesi,

Ayrılan Milletvekillerine bireysel karalama kampanyaları yöneltilmesi,

“TEPKİLERE TEDBİRLER”

Temasın azami gizlilikle ve güvenilir grup liderleri ile bire bir görüşmeler şeklinde  yapılması,

Basın açıklamalarının topluca veya en azından gruplar halinde arka arkaya bir hafta on gün içinde yapılması,

Harekete katılan bütün milletvekillerinin teknik takip altında tutulması,

Milli duyarlılıktan başka nedenlerle harekete katılanların öne çıkarılmaması, bunlardan arka planı bozuk olanların harekete hiç dahil edilmemesi,

Harekete patronlar, TUSİAD, meslek kuruluşları ve sendikalardan destek sağlanması,

CUMHURBAŞKANI AHMET NECDET SEZER’İN GÖREVİNİ SÜRDÜRMESİ İÇİN;

“YAPILACAKLAR”

01-Cumhurbaşkanı Ahmet Nejdet SEZER’in mevcut gelişmelere karşı şahsi değerlendirmelerinin alınması,

02-Değerlendirmeleri olumlu ise; durumun özet olarak açıklanması ve desteğinin istenmesi,

03-Değerlendirmeleri olumsuz ise; aydınlar ve danışmanlarından da istifade edilerek ikna edilmesi,

“MUHTEMEL TEPKİLER”

Cumhurbaşkanı SEZER ile yapılacak görüşmenin deşifre edilmesi suretiyle basın yayın organlarında kampanyalar yapılması,

Cumhurbaşkanı SEZER’in yetkilerinin kısıtlanmasına teşebbüs edilmesi,

“TEPKİLERE TEDBİRLER”

Cumhurbaşkanı SEZER ile temasların Ortadoğudaki gelişmelerin anlatılması kılıfında sürdürülmesi,

Cumhurbaşkanı SEZER’in kendisine yönelen tepkiler karşısında güçlü kalması için destek verilmesi,

Cumhurbaşkanının her hal ve şartta görevde kalmasının ikna veya  zor ile sağlanması,

Yönündeki planları ihtiva ettiği belirlenmiştir..

AYIŞIĞI KOD İSİMLİ DARBE PLANININ UYGULAMAYA KONULMASI

01-Ayışığı darbe planında Genelkurmay Başkanı Hilmi Özkök’ün emekliye ayrılması veya etkisiz hale getirilmesi için; darbeye katılacakların ve karşı olanların belirlenmesi, katılacaklarla temas edilmesi, karşı olanların ise saf dışı edilmelerinin planlanması gerektiği belirlenmiştir.

AYIŞIĞI kod adlı darbe planında belirtilen bu husus YAKAMOZ kod adlı darbe planında hayata geçirilmiş ve DARBE yapılmasına karşı olduğu değerlendirilen Kuvvet Komutanları kesik çizgilerle belirtilerek güven vermedikleri vurgulanmıştır. Bunun yanı sıra 1. Ordu Komutanı Yaşar BÜYÜKANIT ile 2. Ordu Komutanı Fevzi TÜRKERİ etkisiz hale getirildiğinde onların yerine atanacak Korgenerallerin belirlendiği görülmüştür.

Ayrıca Özden ÖRNEK’in günlüklerine bakıldığında, “18 Ağustos” başlıklı not içersinde, “Kara Kuvvetleri Komutanı Komutanı Orgeneral Aytaç Yalman veda ziyaretine geldi. Değerli bir dosttan ayrılmanın sıkıntısı içime çökmüştü. Her ikimizinde üzerinde fikir birliği olduğu bir konu bu ülkeyi bir felaketten kurtarmıştık. Bunu ancak ikimiz birbirimize dayanarak yapmıştık. Sonucunun bizim aleyhimize kullanılacağını bilerek ve herşeyi göze alarak yapmıştık. Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygurun bizim bildiğimizin dışına çıkarak bazı işler yaptığını ondan öğrendim.  Hatta iş o kadar ileri gitmişti ki biz bile tasfiyeye tabiymişiz. Bunlar dehşet verici bilgilerdi. Ama verdiğimiz kararda ne kadar isabetli olduğumuzun delili oluyorlardı.” ,

“16 Ekim 2004” başlıklı not içersinde, “..Esas konu böyle açılınca konuşmaya başladık. Daha çok o konuştu. “Şenere bizden habersiz darbe planı hazırlatmış. Adıda “Ay Işığı” Darbede kimin başkan olacağı belli değil. Hepimize davranışlarımıza göre bir kod adı vermiş. Havacı ona destek verdiği için o anlamda bizler ise sana karşıt anlamda, bana da belli değil anlamda kodlar vermiş. Bu plan Gb’nin elinde olduğu gibi içlerinden bir tarafından sızdırıldığı için MIT ve hükumetinde elinde varmış. Ikinci bir planda ise senle ben gösterilmiyoruz, sadece havacı var.” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür.

02-AYIŞIĞI kod adlı darbe planında, 1.Ordu Komutanı Yaşar BÜYÜKANIT ve 2. Ordu Komutanı Fevzi TÜRKER’in altında sağlam adamlar bulunması yada oldu bitti ile bunların hareketsiz ve yetkisiz bırakılması planlanmıştır.

AYIŞIĞI kod adlı darbe planında belirtilen bu husus YAKAMOZ kod adlı darbe planında hayata geçirilmiş ve TSK nın yeniden düzenlenmesi başlığı altında, 1. Ordu Komutanı Yaşar BÜYÜKANIT ile 2. Ordu Komutanı Fevzi TÜRKERİ etkisiz hale getirildiğinde onların yerine atanacak Korgenerallerin belirlendiği görülmüştür.

Bunların yanı sıra darbe planlayıcısının baş aktörlerinden olan dönemin Jandarma Genel Komutanı Mehmet Şener ERUYGUR, planladığı darbeyi daha sağlıklı gerçekleştirebilmek için bir taraftan da Kara Kuvvetleri Komutanı olmayı planlamış ve bu nedenle de normal hiyerarşi içerisinde Kara Kuvvetleri Komutanlığına gelecek olan Mehmet Yaşar BÜYÜKANIT’ın önünü kesmek için yıpratmaya ve sindirmeye yönelik ciddi çalışmalar yaptırdığı belirlenmiştir.


Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’un Genel Başkanlığını yaptığı ADD Genel Merkezi binasında Genel Başkan odasında ele geçirilen 5 nolu CD içersinde, ‘‘ORG. BÜYÜKANIT’’ isimli klasör içerisinde 5 adet klasör, 1 adet pdf dosyası, 2 adet word dosyası olduğu görülmüştür.  Klasör ve dosyalar incelendiğinde eski genelkurmay başkanı Mehmet Yaşar BÜYÜKANIT a ait sağlık raporları, kullandığı ilaçlar, ailevi bilgiler, dostlarıyla ilgili kişisel bilgiler, kardeşi Mednan BÜYÜKANIT ın öldürülmesi ile ilgili soruşturma ve kovuşturma evrakları, kooperatif bilgileri ve bazı kişisel bilgiler olduğu görülmüştür.


Yine aynı bilgi ve belgelerin şüpheli Ahmet Hurşit TOLON un Ankara ili Çankaya ilçesi Yukarı Bahçelievler Mahallesi Kazakistan caddesi No:163/34  adresinde ele geçirilen ELBA marka, ALI0043 seri numaralı cd içerisinde de olduğu tespit edilmiştir.


Ayrıca Özden ÖRNEK e ait olduğu anlaşılan günlüklerde “10 Ekim 2004” başlıklı not içerisinde “Öğleden sonra Kara Kuvvetleri Komutanı geldi. Önce Filiz ile yanlız konuştuk. Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur’un bir şeyler karıştırıp durduğunu anlatan Aytaç Paşanın neler söylemek istediğini şimdi daha iyi anladım. YAŞARI ZEHİRLEMEYE KADAR VARAN PLANLAR HAZIRLANMIŞ. Tabi aynı zamanda internette okuduğumuz Yaşarların 3 villa sahibi oldukları, Imar bakasından para çektikleri, Seville beraber asker işi yaptıkları gibi konularında bu gurup tarafından yapıldığını tespit etmişler.” ifadesinin yer aldığı belirlenmiştir.

03-AYIŞĞI kod adlı darbe planında kuvvet komutanlarının arka arkaya sert açıklamalar yapması gerektiğine ilişkin planlar:

Konu ile ilgili Özden ÖRNEK’in günlüklerinde de, Kuvvet Komutanlarının sık sık açıklamalar yapmalarının ve özellikle Harp Okullarının açılış törenlerinde mesajlar verilmesinin planladığı görülmüştür.

Söz konusu darbe planlarının yapıldığı yıllardaki basın yayın organları incelendiğinde, Kuvvet komutanlarının planlandığı şekilde sık sık açıklamalar yapıldığı, özellikle Ergenekon terör örgütünün amacına uygun yayın yapan Cumhuriyet gazetesi, Yeni Çağ gazetesi ve Aydınlık dergisinin bu açıklamaları ağır ifadelerle ve çarpıtıcı manşetlerle kamuoyuna duyurduğu ve böylelikle örgütün gerçekleştirmeyi planladığı darbeye zemin oluşturmaya çalıştıkları anlaşılmıştır. 

Bu haber başlıklarından birkaç örnek burada belirtmek gerekirse, “KOMUTANDAN SERT UYARI” “YAŞTA MUHTIRA GİBİ SÖZLER” “BAŞBAKAN ERDOĞAN UYARILDI” “MUHTIRA GİBİ” “ORDU MİLLET İŞBİRLİĞİYLE HESAP SORULUR” “PAŞALARDAN UYARI” “KOMUTANLAR SERT ÇIKTI” “AKP İKTİDARINI YIKMA ÇAĞRISI” “ŞENUYGUR PAŞA SERT KONUŞTU” “KOMUTANLARIN SON İHTARI”  “ORDUDAN AKP İKTİDARINA BALYOZ” şeklinde haber başlıkları ile bir taraftan darbeye zemin oluşturulmaya çalışıldığı belirlenmiştir.

Dolayısıyla tüm bu veriler Özden ÖRNEK’in günlüklerinin doğruluğunu ve Darbe Planlarının aynen uygulamaya konulduğunu açıkça göstermektedir. 

Özden ÖRNEK’e ait olduğu anlaşılan günlüklerde, Kuvvet komutanlarının sık sık açıklamalar yaptığı ve bu açıklamaları yaparken de Genelkurmay Başkanına bilgi vermedikleri, tamamen Genelkurmay Başkanından bağımsız hareket ettikleri, ayrıca kendi aralarında yaptıkları toplantı ve görüşmelerde Genelkurmay Başkanını tasfiye etmek için planlar yaptıkları tespit edilmiştir.

Özden ÖRNEK’e ait olduğu anlaşılan günlüklerdeki notlar incelendiğinde; 

“22 Eylül 2003” başlıklı not içersinde, “Bu takdim bitiminden sonra 1 Ekim meclis açılışına eğer TBMM başkanı kapıda bizleri turbanlı ve eşli olarak karşılarsa gitmeme kararı aldık. Sonra bizler (komutanlar) Jandarma Genel Komutanlığına geçip çok özel olarak konuştuk. Şu kararları aldık: AKP hükümetini vazgeçirmek için neler yapılması konusunda yapılan hazırlıklar bu hafta Genlkurmay Başkanına takdim edilecek. İncelemesi için kendisine fırsat verilecek ve sonra onun niyetleri ve görüşü sorulacak. Eğer bizle aynı fikirde veya yakın ise yolumuza devam edeceğiz. Eğer bir işlem yapılmasını kabul etmezse kendisine “Ya sen çekil yahutta biz çekiliyoruz diyeceğiz.”,

“26 eylül 2003” başlıklı notta, “Sabahtan öğleye kadar özel çalışmayı yaptım. Güzel hazırlanmış. Bazı eksik noktalar vardı onları not ettim ve öğle yemeği için Kara Kuvvetleri Komutanı’lığına gittim. Özel çalışma üzerinde konuştuk. Hepimiz aynı fikirdeyiz. Bu çalışma tüm ordu komutanları ve bizlerin fikirlerini yansıtıyor. Bu çalışma Kara Kuvvetleri Komutanı tarafından genkur. Bşk’a verilecek ve onun reaksiyonu beklenecek. Çalışma biraz muhtırayı andırıyor ama Kara Kuvvetleri Komutanı’na onu yumuşatarak vermesini söyledik. Eğer Genkr. Bşk onaylamazsa problem o zaman başlayacak. Ya o gider yada biz gideriz.” ,


Bu notun  devamında “Ekim ayı başında Harp okulları açılışı için yapılacak konuşmada hepimizin mesajlar vermesine karar vermiştik. Genelkurmay Başkanı açılıştan bir gün önce Kara Kuvvetleri Komutanı konuşma metnini istemiş oda ben size bu metni veremem demiş. BG peki ben kuvvet komutanlarının metinlerini kontrol edemiyecekmiyim demiş. Oda hayır edemezsiniz. Diye cevap vermiş.  Bunun üzerine hepimiz artık bu Genelkurmay Başkanı ile işlerin yürüyemiyeceğine kendisinin başka menfaatler peşinde olduğuna korkak ve hükümet yanlısı olduğuna, dışdan cumhuriyetçi gözükmekle beraber içeriden dinci bir görüşü desteklediğine kara verdik” şeklinde ifadelere yer verildiği  belirlenmiştir.


Konu ile ilgili belirtilen tarihlerdeki temin edilebilen gazete haberlerine bakıldığında, 2003 yılı içerisinde, kuvvet komutanlarının açıklamalar yaptıkları, özellikle şüpheliler Ahmet Hurşit TOLON ve Mehmet Şener ERUYGUR’un sık sık sert açıklamalar yaptığı, yaptıkları bu açıklamalarla planladıkları darbeyi meşrulaştıracak zemin oluşturmayı hedefledikleri anlaşılmaktadır.

Ayrıca yine Özden ÖRNEK’in günlüklerinde belirtildiği gibi, yapılan plan çerçevesinde, 2003 yılında Harp okullarının açılış törenlerinde  Kuvvet Komutanlarının sert açıklamalar yaptığı ve bu açıklamaların basın yayın organlarında yer aldığı tespit edilmiştir.

Söz konusu açıklamalarla ilgili olarak  örgütün stratejisi doğrultusunda yapılan yönlendirmelerle , medya organlarında yer alan haberlerin ve açıklamaların bir kısmı aşağıda örneklendirilmek amacıyla alınmıştır.

*16.05.2003 tarihli Yeni Çağ gazetesinde, “KOMUTANDAN SERT UYARI” başlıklı haberde, dönemin Ege Ordu Komutanı Ahmet Hurşit TOLON’un Hasan Tahsin’i anma töreninde yaptığı açıklamalara,

*16.05.2003 tarihli Milliyet Ege gazetesinde, “İRTİCAYA KARŞI ANLAMLI MESAJ” başlıklı haberde, yine İzmir ilinde Hasan Tahsin’i anma töreninde yapılan açıklamalara ,

*25.05.2003 tarihli Ortadoğu gazetesinde, “ORDU İLE HÜKÜMETİN ARASI AÇILIYOR” başlıklı haberde, AKP hükümetinin yaptığı bazı icraatların TSK da yarattığı hoşnutsuzluktan bahsedildiği ve  özellikle laiklik ilkesini hedeflediği düşünülen girişimlerin TSK’nın tepkisini artırdığı, bu tepkinin üst düzey komutanlar tarafından Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’e iletildiğinin belirtildiği, ayrıca son günlerde yaşanan bazı gelişmeler nedeniyle TSK’nın alt kademesinden ÖZKÖK’e daha sert tepki göstermesi yönünde talepler geldiğinin yönündeki değerlendirmelere,

*16.06.2003 tarihli Hürriyet gazetesinde, “İRTİCA UYARISI” başlıklı haberde, dönemin Jardanma Genel Komutanı Mehmet Şener ERUYGUR’un Jandarma teşkilatının 146. kuruluş yıldönümündeki laiklik konusundaki açıklamalarına,

*17.06.2003 tarihli Sabah gazetesinde, “ORG. ERUYGUR: İRTİCAİ FAALİYETLER SİSTEMLİ OLARAK SÜRDÜRÜLÜYOR” , Türkiye gazetesinde, “ERUYGUR’DAN UYARI” Akşam gazetesinde, “ERUYGUR:İRTİCA YOĞUNLAŞIYOR” ,Cumhuriyet gazetesinin  1. sayfasında “Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Eruygur, ‘Duyarlı yurttaşları’ göreve çağırdı. İRTİCAİ ÖRGÜTLENME HIZLANDI” ,Milliyet gazetesinde, “ORG. ERUYGUR: İRTİCA İLE MÜCADELE EDELİM” başlıklı haberlerde, Mehmet Şener ERUYGUR’un irtica ile ilgili yaptığı açıklamalarına, 

 *03.08.2003 tarihli Ortadoğu gazetesinde, “YAŞTA ŞERH KRİZİ” başlıklı haberde, YAŞ ta 20 kadar subay ve ast subayın irticai faaliyetlerden dolayı ordudan ihraç edildiğinin kararlaştırıldığı, bu karara Başbakan Erdoğan’ın muhalefet şerhi koymasının ilişkileri gerdiğini yönündeki değerlendirmeye, 

*04.08.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinin 1. sayfasında yayımlanan, “YAŞTA MUHTIRA GİBİ SÖZLER:Laik yapının bozulmasına ordu-millet işbirliği izin vermeyecektir.” “BAŞBAKAN ERDOĞAN UYARILDI” başlıklı habere, 

04.08.2003 tarihli Sabah gazetesinde, “KOMUTANLAR ARTAN İRTİCAİ FAALİYETLERDEN YAKINDI” başlıklı habere,

*05.08.2003 tarihli Ortadoğu gazetesinde, “MUHTIRA GİBİ” gibi başlıklı haberde, emekliye ayrılan 1. Ordu Komutanı Çetin DOĞAN’ın giderayak Hükümeti uyardığı, yaş toplantısında Erdoğan’ı eleştirdiği ve laik yapının bozulmasına “Ordu-Millet işbirliği izin vermeyecektir”  şeklindeki  açıklamalarına, 

*10.08.2003 tarihli Aydınlık Dergisinde, “ORDU MİLLET İŞBİRLİĞİYLE HESAP SORULUR” başlıklı haberde, Yüksek Askeri Şura toplantısında komutanların hükümete neredeyse muhtıra verdikleri çok ağır bir dil kullandıkları ve günü geldiğinde yaptıklarının hesabının sorulacağını söyledikleri şeklinde değerlendirmeye,

*20.08.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, “TAKİYYEYİ GÖRÜYORUZ” ,20.08.2003 tarihli Star gazetesinde, “TOLON PAŞA SERT KONUŞTU” ,Bursa Hakimiyet Gazetesinde “PAŞALARDAN UYARI” ,Akşam Gazetesinde, “PAŞADAN SERT ÇIKIŞ” , Yeni Asır Gazetesinde, “TOLON PAŞADAN LAİKLİK UYARISI” başlıklı haberlerde, Hurşit TOLON’un sinsice yürütülen laiklik karşıtı eylemlerin farkında oldukları şeklinde açıklamalarına ,

*21.08.2003 tarihli Yarın isimli gazetede, “ANLAYANA” başlıklı haberde, “Devir teslim törenlerinde konuşan Orgeneral Doğan ve Tolon Laiklik düşmanlarına BALANS AYARI yaptı” şeklindeki değerlendirmeye, 

*24.08.2003 tarihli Yeni Çağ gazetesinde, “KOMUTANLAR SERT ÇIKTI” başlıklı haberde, Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Aytaç YALMAN, MGK genel sekreteri Tuncel KILIÇ’ın açıklamalarına ,

  * 24.08.2003 tarihli Aydınlık Dergisinin 4. sayfasında, “AKP İKTİDARINI YIKMA ÇAĞRISI” başlıklı haberde, Ege Ordu Komutanı Hurşit TOLON ve 1. Ordu Komutanı Çetin DOĞAN’ın açıklamalarına ,    

26.08.2003 tarihli Akşam Gazetesinde, “ŞENUYGUR PAŞA SERT KONUŞTU” başlıklı haberde, Dönemin Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener ERUYGUR’un Jandarma Okullar Komutanlığının mezuniyet töreninde yaptığı konuşmaya, 

*29.08.2003 tarihli Hürriyet Gazetesinde, “LAİKLİĞE TEHDİT SÜRÜYOR” başlıklı haberde, Yeni Deniz Kuvvetleri komutanlığı görevini devralan Özden ÖRNEK’ in açıklamalarına,

*31.08.2003 tarihli Halka Tercüman Gazetesinde, “İRTİCA İLE MÜCADELEDE ENGEL TAKİYECİLİK” başlıklı haberde, Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener ERUYGUR’ un açıklamalarına ,

*01.09.2003 tarihli Cumhuriyet Gazetesinde, “AĞUSTOS MESAJLARI” “Komuta Kademesi kökten dincilikle mücadelede kararlılığını vurguladı” başlıklı haberde Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK, Orgeneral Şener ERUYGUR ve Orgeneral Aytaç YALMAN’ ın açıklamalarına ,

*02.09.2003 tarihli Radikal Gazetesinde, “ERUYGUR: İRTİCA İŞ BAŞINDA” , Posta Gazetesinde, “DEMOKRASİYİ KULLANIYORLAR” ,03.09.2003 tarihli Yeniçağ Gazetesinde, “DEVLET İRTİCA KISKACINDA” başlıklı haberlerde, Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’un  açıklamalarına ,

*02.09.2003 tarihli Hürriyet Gazetesinde, “SÖZLERİM HALA UYANMAYAN YADA UYARIDAN BIKANLARA” başlıklı haberde dönemin Ege Ordu Komutanı Hurşit TOLON’nun Maltepe Askeri Lisesinin eğitim ve öğretim yılı açılış töreninde yaptığı konuşmalara ,

*30.09.2003 tarihli İstanbul Gazetesinde, “KÖKTEN DİNCİ FAALİYETLER DEVAM EDİYOR” başlıklı haberde, Deniz Kuvvetleri Komutanı Özden ÖRNEK’in Deniz Harp Okulu Komutanlığı 2003-2004 eğitim öğretim yılı açılış töreninde yaptığı konuşmalara ,

*30.09.2003 tarihli Yeni Asır Gazetesinde, “LAİKLİKTEN ASLA TAVİZ VERİLEMEZ” başlıklı haberde, Hava Kuvvetleri Komutanı Orgeneral İbrahim FIRTINA’nın Hava Harp Okulunun 2003 eğitim yılı açılış töreninde yaptığı konuşmaya ,

*30.09.2003 tarihli Bursa Hakimiyet Gazetesinde, “KEMALİZM MODERNİZMİN ZİRVESİ” başlıklı haberde, Kara Kuvvetleri Komutanı Aytaç YALMAN’ın Kara Harp Okulunun 2003-2004 öğretim yılı açılış töreninde yaptığı açıklamaya ,

*05.10.2003 tarihli Aydınlık Dergisinin 14.sayfasında “KOMUTANLARIN SON İHTARI” başlıklı iki sayfalık haberde, Kuvvet Komutanlarının 2003 – 2004 öğretim yılı açılış konuşmalarında yaptıkları açıklamalara yer verdiği, bu çerçevede Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Aytaç YALMAN, Hava Kuvvetleri Komutanı İbrahim FIRTINA ve Deniz Kuvvetleri Komutanı Özden ÖRNEK’in eğitim öğretim yılı açılış törenlerinde yaptıkları açıklamalarına, 

 *04.01.2004 tarihli Aydınlık Dergisinde,  “ORDUDAN AKP İKTİDARINA BALYOZ” başlıklı haberde, komuta kademesinin görülmemiş ölçüde birleşerek, Cumhuriyet devrimini savunma kararlılıklarını olağanüstü yöntemlerle açıkladıklarını, batı güdümlü medya ve batı destekli irticanın telaşa düşerek komuta kademesini bölünmüş gösteren tertiplere kalktığının belirtildiği ve haber içerisinde Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Aytaç YALMAN’ın açıklamalarına ,

*13.05.2004 tarihli Gözcü Gazetesinde, “SÖYLEYECEĞİMİZİ SÖYLEDİK” başlıklı haberde, Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Aytaç YALMAN’ın YÖK ile ilgili açıklamalarına ,

*27.08.2004 tarihli Akşam Gazetesinde, “ERUYGUR’DAN ZEHİR GİBİ VEDA” başlıklı haberde, Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener ERUYGUR’un emekliye ayrılırken düzenlenen devir teslim töreninde yaptığı açıklamalara ,

*27.08.2004 tarihli Posta Gazetesinde, “HÜKÜMETE TARİKAT ELEŞTİRİSİ YAPIP GİTTİ” başlıklı haberde, Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener ERUYGUR’un devir teslim töreni sırasında irtica ile ilgili yaptığı açıklamalara ,

*24.10.2004 tarihli Cumhuriyet Gazetesinde, “ATATÜRKÇÜLER BİRLEŞMELİ” başlıklı haberde, eski Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener ERUYGUR’un Atatürk Çizgisi Platformu Atatürkçü Düşünce Eğitim Merkezinin “Cumhuriyet ve Demokrasi” ödüllerinin dağıtımı nedeniyle düzenlenen törene gönderdiği mesajdan bahsedildiği ve  eski MGK Genel Sekreteri Orgeneral Tuncer KILINÇ’ın açıklamalarına ,

*11.11.2004 tarihli Güneş Gazetesinde, “PAŞADAN ANLAMLI GÜNDE ANLAMLI ÇIKIŞ” “SAHTE GÖZYAŞLARI DÖKENLER VAR” başlıklı haberde, Orgeneral Hurşit TOLON’un 10 Kasım konuşmasında, sahte gözyaşlarıyla Ata’yı anar gibi görünenlere dikkat çektiği yönündeki açıklamaların,örgüt stratejisi doğrultusunda yapılan ve basında yer alan açıklamalar olduğu anlaşılmaktadır.

Örgütün darbe planı kapsamında gerçekleştiridği bu faaliyeti ile ilgili şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 nolu CD’de, “SLOGAN_1.doc”  isimli vord belgesinden, “Kuvvet Komutanlarının gelişlerinde söylenecek sloganların dahi belirlendiği görülmüştür. Bahse konu word dosyasında, kuvvet komutanlarının gelişinde, “ORDU MİLLET AYRILMAZ, TÜRKİYE BÖLÜNMEZ” “ATATÜRK’ÜN ORDUSU HAİNLERİN KORKUSU” “MİLLİ ORDU GÖREVE” “HER TÜRK ASKER DOĞAR” “HEPİMİZ ASKERİZ EMRİNİZDEYİZ” “TÜRK TOPRAĞI MAL DEĞİL, SATILAMAZ” “TÜCCAR TAYYİP KIBRISI SATMA” “RUMLARA SATTIĞIN TÜRK TOPRAĞI, COLA TURKA DEĞİL” “TAYYİP KENDİNE GEL, HELENİZME ENGEL OL” “TAYYİP BAŞBAKANLIK YAP, UŞAKLIK DEĞİL” “COLA TURKA SAT, KIBRISI SATMA” “TAYYİP ŞAŞIRMA, SABRIMIZI TAŞIRMA” “TAYYİP USLU DUR, KIBRISTAN UZAK DUR” “TÜRK MİLLETİ SİLKELEN, BİRBİRİNE KENETLEN” “KIBRIS TÜRKÜNDÜR, SATILAMAZ” “KIBRIS BİZİMDİR, YUNANIN DEĞİL” şeklinde sloganlar attırılacağı  planlanmıştır.

04-AYIŞIĞI kod adlı darbe planında “emekli Generaller, diğer subaylar ve darbe ile koordineli hareket eden sivillerin Başbakan ERDOĞAN ve Genelkurmay Başkanı Özkök’ü hedef alan açıklamalar yapmaları yönündeki plan:

Konu ile ilgili yapılan çalışmalarda Ergenekon terör örgütünün bu planı da aynen uygulamaya koyduğu, bu çerçevede bir taraftan, emekli generaller ve darbe ile koordineli hareket eden, Sinan AYGÜN ve Kemal ALEMDAROĞLU gibi sivil unsurlara açıklamalar yaptırıldığı görülmüştür. Bu açıklamaların özellikle örgütün amaçları doğrultusunda yayın yapan medya organlarında sert ve çarpıcı ifadelerle yayınlanarak darbe için zemin oluşturmaya  çalışıldığı tespit edilmiştir.

Ayrıca ,yönlendirdikleri sivil toplum örgütlerinin düzenledikleri gösteri yürüyüşü ve mitinglerde de yürütme organını hedef alan açıklamalar yapıldığı ve bu açıklamalarında özellikle örgüt lehine yayın yapan basın-yayın organlarında çarpıcı ve sert ifadelerle haber yaptırmak suretiyle  darbeye zemin oluşturmaya çalışıldığı anlaşılmıştır.

Bunların yanı sıra Mehmet Şener ERUYGUR’un Jandardma Genel Komutanı sıfatı ile emekli Jandarma Genel Komutanlarına mektuplar göndererek kamuoyunda gerekli desteği vermelerini sağlamayı amaçladığı tespit edilmiştir.

Söz konusu emekli generaller ve sivillerin yaptıkları açıklamalarla ilgili o dönemde basın yayın organlarında yer alan haberlere bakıldığında, “EMEKLİ PAŞALAR SERT BİR ÇIKIŞ PLANLIYOR” “DANIŞTAY’DA UYARDI” “İŞÇİLER HÜKÜMETİ UYARDI” "İKTİDARA ÜÇLÜ UYARI" "AKP AYAĞINI DENK ALSIN" "REKTÖRLER YİNE UYARDI" "YARGIDAN HÜKÜMETE UYARI” "ON BİNLERDEN HÜKÜMETE KIRMIZI KART” “CUMHURİYET TEHDİT ALTINDA” “BUMİN’DEN LAİKLİK UYARISI” “DANIŞTAY DA UYARDI” başlıkları ile çok sık ve yoğun haberler yapıldığı ve böylelikle darbe planları çerçevesinde örgütsel stratejiler  doğrultusunda darbeye zemin oluşturma faaliyetleri yürütüldüğü belirlenmiştir.

Söz konusu açıklamalarla ilgili olarak medya organlarında ;
*23.08.2003 tarihli Milliyet Gazetesinde, “EMEKLİ PAŞALAR SERT BİR ÇIKIŞ PLANLIYOR” başlıklı yayımlanan, Ankara kulislerinde MGK’da sert eleştiriler yönelten Orgeneral Kılıç’ın görevini devretmesinin ardından emekli generallerin açıklama yapmayı planladıklarına ilişkin habere ,

*26.09.2003 tarihli Milli Gazetede, “REKTÖRLERDEN ÇİRKİN TEHDİT” “ODTÜ Rektörü Akbulut’tan Erdoğan’a: Menderes gibi olursun” başlıklı haberde, bazı rektörlerin Kara Kuvvetleri Komutanı Aytaç YALMAN’ı ziyaretinden sonra Başbakan Recep Tayyip ERDOĞAN’a Menderes’in başına gelenleri hatırlatan ifadeler kullandıkları  yönündeki değerlendirmelere, 

Ayrıca Dokuz Eylül Üniversitesi Rektörünün, hükümetin YÖK’ü ele geçirmeye çalıştığını öne sürerek “Bu uğurda yeni Kubilaylar gerekiyorsa biz yeni Kubilaylar olmaya hazırız” şeklindeki açıklamalarına ,

*12.10.2003 tarihli Vakit Gazetesinde, ““SOKAĞA DÖKÜLÜN” TALİMATI” başlıklı haberde,  Atatürkçü Düşünce Derneği önderliğinde Ankara’da gerçekleştirilecek olan ve rektörlerinde cüppeleri ile katılarak hükümeti protesto edecekleri toplantıya taraftar toplamak isteyen rektörlerin, üniversitelerin bünyesindeki öğretim üyelerini baskı altına almaya başladıkları, bu çerçevede “yürüyüşe katılın” çağrısı yapan rektörlerin e-mail ve mektup ile öğretim üyelerini yürüyüşe katılmaya zorladıklarının belirtildiğine ilişkin değerlendirmelere, 

*26.10.2003 tarihli Milliyet Gazetesinde, “ON BİNLER AYAKTA” başlıklı haberde, Atatürkçü Düşünce Derneği ve Ankara Üniversitesince düzenlenen “Cumhuriyet’e Saygı” yürüyüşüne on binlerce kişinin katıldığı, bu yürüyüşe Türkiye’nin dört bir yanından gelen rektörler, üniversite öğretim üyeleri, öğrenciler ve binlerce vatandaşın yer aldığı, söz konusu yürüyüşün 28 Şubat Süreci protestolarını anımsattığı, yürüyüşe bazı rektörlerin öncülük yaptığına ilişkindeğerlendirmelerle,  yürüyüş yapan topluluğun “ORDU GÖREVE” pankartlarını taşıdığına dair görüntülere,

*01.07.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "İKTİDARA ÜÇLÜ UYARI"  başlıklı haberde, “YÖK Başkanı, Erdoğan’ın üslubunu eleştirdi, TOBB geçmişi hatırlayın dedi, KESK istifaya çağırdı” şeklinde haberlere,

*10.10.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "REKTÖRLER YİNE UYARDI" başlıklı haberde, “imam-hatip düzenlemesinin genel kurula gönderilmeden geri çekilmesini istediler” şeklindeki  açıklamalara,

*12.10.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "LAİKLİK’TEN ÖDÜN YOK" başlıklı haberde, bir rektörün açıklamalarına,

25.10.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "BAŞKENTTE BÜYÜK YÜRÜYÜŞ" başlıklı haberde, “Öğretim üyeleri, avukatlar, sivil toplum örgütleri, işçiler ve yurttaşlar bugün Anıtkabir’e akacaklar” şeklinde habere,

*26.10.2003 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, "ONBİNLERİN YÜRÜYÜŞÜ" başlıklı haberde, “hükümetin uygulamalarına karşı Atatürk ilkelerine sahip çıkan rektörler ve on binlerce yurttaş Anıtkabir’e akın etti” şeklinde haberlere,

*29.04.2004 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, “REKTÖRLERDEN İSYAN” ve  “REKTÖRLERDEN İSTİFA UYARISI” şeklinde değerlendirmeye,

*13.06.2004 tarihli Cumhuriyet gazetesinde, “CUMHURİYET TEHDİT ALTINDA” başlıklı haberde, dönemin ADD Genel Başkanı Ertuğrul KAZANCI’nın açıklamaları tespit edilmiştir.

           Şüpheli Şener ERUYGUR un Genel Başkanlığını yaptığı ADD genel merkezinden ele geçirilen ve 6 nolu cd  de ‘MUHTELİF/PLAN PROJELER/MEKTUPLAR’ klasörü içerisinde, ‘‘Emekli JGK gönderilen mektuplarla ilgili bir bilgi notu” şeklinde ibarenin yer aldığı dosyada, Mehmet Şener ERUYGUR’un Emekli Jandarma Genel Komutanlarına, hükümetin faaliyetlerinden duyulan rahatsızlıkla ilgili kamuoyuna açıklamalar yapmaları yönünde telkinlerde bulunmak amacıyla mektup gönderildiği, bilgi notu içersinde de mektubu alan komutanların aldıkları mektupla ilgili değerlendirmelerinin yazılı olduğu anlaşılmaktadır. Söz konusu bilgi notu  aşağıda belirtilmiştir.

‘‘Ö Z E T    B İ L G İ”

1. KONU : Sayın Jandarma Genel Komutanımızın mektuplarının Emekli Jandarma Genel Komutanlarına sunulması.

2.  AÇIKLAMA
: Mektuplar görevlendirilen kurye personel tarafından 07 Ocak 2004 tarihinde; Emekli Jandarma Genel Komutanlarımızdan, Orgeneral (E) Teoman KOMAN, Orgeneral (E) Rasim BETİR, Orgeneral (E) Adnan DOĞU, Orgeneral (E) Burhanettin BİGALI ve Orgeneral (E) Fikret Ö.BOZTEPE’nin bizzat kendilerine, Orgeneral (E) Aydın İLTER’in kendisine ulaşılamadığından eşleri hanımefendiye teslim edilmiştir.

Mektupların teslimi sırasında Sayın komutanlarımızın kurye personele beyan ettikleri hususlar müteakip maddelere çıkarılmıştır.

a.Orgeneral (E) Teoman KOMAN:

Mektubu okuduktan sonra; “Sayın Jandarma Genel Komutanınıza bu konulardaki bilgilendirmelerinden dolayı teşekkürlerimi iletiniz. Her ortamda bu konuların çözülmesi için görüşmelerde bulunacağım. Sayın Jandarma Genel Komutanımızın emrinde olduğumu iletin. Eğer benden istenirse uzun yıllar medyaya çıkmamama rağmen çıkıp bu  konularda konuşabilirim. Ben MİT Müsteşarlığı da yaptım. Bu tür sıkıntılar benim J.Gn.K.lığı yaptığım zamanlarda da oldu, güçlü olmamız lazımdır.” ,şeklindeki ifade etmiştir.i,

b.Orgeneral (E) Rasim BETİR:

Mektubu okuduktan sonra; “
Öncelikle Teşekkürlerimi sunarım. Bu konulardan ve hükümetin yaptığı çalışmalardan ben de çok rahatsız oluyorum. Konulardan haberdarım, yakinen takip ediyorum. Orgeneral (E) Teoman KOMAN, Orgeneral (E) F.Ö.BOZTEPE, Orgeneral (E) Aydın İLTER ile de bu konuları görüştüm ve bu mektuptan sonra da mektubun içeriği hakkında kendileri ile görüşeceğim. Bu konuya yakın bazı konuları Sayın Cumhurbaşkanı ile yakın zamanda görüştüm. Benim üzerime hangi görev düşerse seve seve yapacağım. TRT’de yayınlanan Jandarma programlarını beğeniyle izliyorum, bu husustaki teşekkürlerimi özellikle iletiniz.” şeklinde ifade etmiştir.

c.Orgeneral (E) ADNAN DOĞU:

Mektubu aldıktan sonra; “Sayın Komutanınıza teşekkürlerimi iletin. Ben kendileri ile mektubu okuduktan sonra görüşeceğim.” şeklinde ifade etmiştir.

d.Orgeneral (E) Fikret Özden BOZTEPE:

Mektubu aldıktan sonra; “Sayın Komutanınıza teşekkürlerimi iletin. Ben kendileri ile mektubu okuduktan sonra görüşeceğim.” şeklinde ifade etmiştir.

e.Orgeneral (E) Burhanettin BİGALİ:

Mektubu aldıktan sonra; “Sayın Komutanınıza sevgilerimi iletin. Okuduktan sonra kendisi ile görüşürüm.” şeklinde ifade etmiştir.” şeklinde ibarelerin ve bilgi notunun alt sağ köşesinde de  Mustafa KOÇ, J.Kur.Binbaşı, İsth. Ynt. Ş. Müdürü yazdığı görülmüştür.

04-AYIŞIĞI kod adlı darbe planında, TSK içerisindeki alt hiyerarşik yapının da yoğun mektup, faks ve e-posta ile tepkilerini dile getirmesine ilişkin  plan:

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, örgütün bu faaliyetini aynen gerçekleştirdiği görülmüştür. Bu faaliyet çerçevesinde darbe planlarını hazırlayan ekibin, kendiliklerinden hazırladıkları hayali mektupları Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’e göndererek baskı unsuru oluşturmaya çalıştıkları ve böylelikle hazırladıkları plan çerçevesinde istifaya zorladıkları görülmüştür.

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’un Genel Başkanlığını yaptığı ADD genel merkezinde Genel Başkan odasında bulunan … nolu CD ‘de yer alan ‘MUHTELİF/PLAN PROJELER/MEKTUPLAR’ klasörü içerisinde , Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK ve döneminin kuvvet komutanlarına hitaben yazılmış çok sayıda mektuplar olduğu, bu mektuplarda Hilmi ÖZKÖK ün alt düzey subaylar ve astsubaylar tarafından istifaya davet edildiği görülmüştür.

Söz konusu mektuplar incelendiğinde, çok sayıda ve değişik birliklerden çok sayıda subay ve astsubay tarafından yazıldığı izlenimi veren mektuplar olduğu, mektupların içerikleri incelendiğinde ise, neredeyse hemen hemen aynı kişi yada kişiler tarafından yazıldığı, yani söz konusu mektupların, DARBE planı çerçevesinde Mehmet Şener ERUYGUR ve ekibince hazırlandığı, yani gerçekte Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde, Genel Kurmay Başkanına karşı herhangi bir rahatsızlık olmadığı halde, DARBE planını yapan ekibin oluşturduğu bir alt ekip tarafından kaleme alınan mektuplarla Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde Genel Kurmay Başkanına karşı rahatsızlık ve tepki varmış havası verilmeye çalışıldığı anlaşılmıştır.

Dolayısıyla DARBE planı çerçevesinde hedeflenen bu faaliyetin aynen yerine getirildiği ve Genel Kurmay Başkanının istifa etmesine zorlanması için tamamen Ergenekon terör örgütü tarafından kurgulanan ve uygulanan bir senaryo olduğu görülmüştür.

Söz konusu “MEKTUPLAR” klasörü içersinde, toplam toplam (7)  adet mektup olduğu görülmüş ve mektupların içerik itibariyle birbirleriyle benzerlik gösterdiği ve tamamının Genel Kurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’e hitaben istifa etmesi amacıyla yazılan mektuplar olduğu tespit edilmiştir. Bu nedenle burada sadece bir mektup aynen belirtilecek diğer mektupların tamamı ise soruşturma dosyasına eklenecektir.

ÖRNEK MEKTUP

Sayın Komutanım,


Zat-ı alinizin son bir yıldır izlediği pasif, ürkek, güya demokrat tavır, TSK’nin itibarını ve kamuoyu önündeki saygınlığını iki paralık etmiştir. Birkaç AB hayranı mütareke gazetecisinden aferin almak için bizim gururumuzu incitmeye ne hakkınız var?


Genelkurmay Başkanı ve TSK’nin Başkomutanı olduğunuz dönemde;

Irak’ta kırmızı çizgilerimizin çiğnendiği, 

Özel kuvvetlerimizin başına çuval geçirildiği, 

ABD’nin Kandil Dağındaki teröristleri koruması altına aldığı, 

Pişmanlık yasası diye cezaevindeki teröristlerin salıverildiği, 

Tayyip “haydi” deyince birlik hazırlayıp, Bush Kürtlere teslim olup “vazgeçtim” deyince geri adım atıldığı, 

Kıbrıs’ın satıldığı, 

Batı Trakya Türklerine “Yunanistan için çalışın” denildiği, 

12 milin pazarlıkla 9 mile bağlandığı, İmam hatiplerin önünün açıldığı,

Kamu Yönetimi Temel kanunu ile üniter ulus devletin altının oyulduğu,

Meclis Başkanının TSK’ne “şeyini şey ettiğimin şeyi” diye küfür ettiği,

Genelkurmay İkinci Başkanı’nın, Yüce Atatürk’ün “TC.nin temeli yüksek Türk Kültürüdür” dediğini unutarak, “Türkiye cumhuriyeti hiçbir etnik temele dayanmıyor” dediği, 

TMR Başkanı korgeneralin laik Türkiye Cumhuriyetini de hedef alan ABD’nin Büyük Ortadoğu Projesi için “takdire şayan bir proje” dediği bir dönem olduğunun farkında mısınız?


Bütün bunlar karşısında; “TBMM’nin ordusu”, “Başbakanın lafı üzerine benim söz söylemem uygun olmaz” gibi teslimiyet ifade eden açıklamalardan başka bir şeyler yapmanız gerekmiyor mu?


Bütün bunlar ve Laik cumhuriyetimize yönelen tehdit, 28 Şubat’tan daha mı az tehlikeli? O dönemde demokrasiye balans ayarı yapan Genelkurmay Başkanı’nın tavrı mı, sizin şimdiki teslimiyetçi tavrınız mı daha doğru? Bunların ikisi de doğru olamayacağına göre söyler misiniz hangisi doğru?

Yoksa sizin aklın önderliğini rehber edinen komuta anlayışınıza göre, zayıf hükümetler karşısında şahin kesilen TSK’nin, güçlü hükümet karşısında teslim olması mı normal? Bu aklın önderliği midir, korkunun önderliği mi?

Yarın güçlü ordular karşısında da aynı tavrı mı takınacaksınız?

Görev süreniz boyunca bütün bunlara teslimiyetle yaklaşan bir başkomutan olarak, nasıl huzur içinde bayrağı teslim edebileceksiniz? Nasıl torunlarınızın yüzüne bakabileceksiniz?


 Komutanım taban kaynıyor. Asıl şimdi genç Subaylar rahatsız. Ekmek derdine düşmüşüz sesimiz çıkmıyor diye arkanızda olduğumuzu sanmayınız. Bıçak kemiğe dayandığında gereğini yaparız.


Komutanım, siz bu işi götüremiyorsunuz, lütfen istifa ediniz. Eğer sizi böyle yanlış yönlendiren karargahınız ise karargahınızdaki generalleri de alıp gidiniz… İhanete itaat olmaz. Siz itaat edilmeyi şu yaptıklarınızla hak etmiyorsunuz. Bu tutumunuzla ordunun birliğini de tehlikeye atıyorsunuz… Lütfen bir kere de şahsınızdan bekleneni yapıp, onurunuzla istifa ediniz.


Arz ederim.





Bir Grup Genç Subay

Şeklinde bir mektup olduğu görülmüştür.

AYIŞĞI kod adlı darbe planında, azami sayıda milletvekilinin Başbakan Recep Tayyip ERDOĞAN’ı terk etmesi için, milletvekillerinin analiz edilerek gruplandırılması, gruplarla temas kurularak organize edilmesi, liderlerin belirlenmesine ilişkin planlar:

          Planların uygulamaya  geçirilmiş olmasına ilişkin olarak,bazı şüphelilerden elde edilen dokümanlar da  çok açık veriler bulunmaktadır.Örnek olarark;

          Şüpheliler Ergün POYRAZ, İsmail YILDIZ, Mehmet Şener ERUYGUR ve Ahmet Hurşit TOLON’dan ele geçirilen dijital verilerde AKP milletvekilleri ve Bakanları ile ilgili çok sayıda ve değişik kategorilerde kişisel verilerin hukuka aykırı olarak kaydedildiği, hatta bu kayıtlardan birisinde tüm AKP’li milletvekillerinin isimlerinin karşısındaki diğer bilgilerin yanı sıra partiden kopup kopamayacağının belirtildiği görülmüştür. 

Yine şüphelilerden ele geçirilen ve Levent ERSÖZ ile İsmail YILDIZ arasında geçen bir konuşma çözümünde, İsmail YILDIZ’ın bu çalışmayı bizzat kendisinin yaptırdığını açıkça ifade ettiği ve bu çerçevede “Ben bu 368 milletvekilinin 368’i ile de ilgili dosya hazırladım. Ve sorduğumuz soru; AKP’den koparmasınız? Niçin koparsınız? Neden koparsınız? Ne zaman koparsınız? Hangi şartlar altında koparsınız? Ve ne istersiniz? Cevap;280 milletvekili AKP’den tabi ki kopabilirim diyor, bunlar devletle çatışmaya devam ederse, bunlar Türkiye’yi iyi idare edemezse ve ekonomik kriz çıkarsa, Günedoğu ile ilgili baskılar artarsa, Kıbrıs’la ilgili taahhütleri artarsa bu zafiyetlerde kopabiliriz diyor. Yada bir siyası alternatif üretilirse. Bakın bu çok önemli, biz AKP’den kopabiliriz diyor” dediği anlaşılmıştır.

 Ergenekon terör örgütünün gerçekleştirmeyi planladığı Darbe planları çerçevesinde, azami sayıda milletvekilini AKP’den koparmak için kapsamlı çalışmalar yaptıkları anlaşılmaktadır.

Kişisel Bilgilerin kaydedilmesi ve istihbari çalışmalar: 

Şüpheli İsmail YILDIZ’dan ele geçirilen (84) numaralı bilgisayarda,  diğer verilerin yanı sıra “Milletvekilleri aciklamali1” isimli Word dosyasında; (368) AKP Milletvekilinin isimlerinin yer aldığı, çizelge halinde hazırlanmış yazıda, her milletvekilinin özgeçmişi ve haklarında notlar bulunduğu, kişilere ait Notlar bölümünde “MIT, İran, CIA, Mossad, Almanya, AKP yönetiminin güvendiği isimlerden, Konjonktürel davranabilir, İlişkilerinde pargmatist, AKP DEN KOPABİLİR, AKP DEN KOPMAZ” gibi, kişinin yapısı, davranışları, ideolojisi ve etnik durumuyla ilgili bilgilerin yazıldığı, bu şekilde ayrı ayrı fişlemelerin yapılarak çok kapsamlı bir rapor hazırlandığı görülmüştür.

Yine şüpheli Ergün POYRAZ’dan ele geçirilen (CD 1) içersinde, diğer verilerin yanı sıra, “Bakanlar kurulu öz geçmişi” klasörü içersinde; (26) adet Word dosyası olduğu görülmüştür. Word dosyalarına ayrı ayrı Hükümette görev alan Bakan isimlerinin yazıldığı, içeriğinde bakanlara ait kişisel bilgilerin bulunduğu, kişisel bilgilerin hemen altında ise “Özellik arz eden durumları” başlığı altında şahısların siyasî, dinî görüşleri ve ırkî kökenleri ile ilgili bilgilerin olduğu, bunların yanı sıra siyaset hayatındaki ilişkilerle ilgili notların yazılı olduğu,

“7 Özel Durumu1 Olan Milletvekilleri AKP” isimli word dosyasında; “ÖZEL DURUMU OLAN MİLLEKVEKİLLERİ” başlığı altında çizelge yapıldığı ve bu çizelge içersinde 60 Milletvekilinin isimlerinin yazıldığı, her ismin karşısına da dini görüşleri ve daha önce görev yaptıkları yerler, yargılandıkları olaylar ve benzer konularla ilgili bilgilerin bulunduğu,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri AKP” isimli word dosyasında; “ÖZEL DURUMU OLAN MİLLEKVEKİLLERİ” başlığı altında çizelge yapıldığı ve bu çizelge içersinde 39 Milletvekilinin isimlerinin yazıldığı, her ismin karşısına da dini görüşleri ve daha önce görev yaptıkları yerler, yargılandıkları olaylar ve benzer konularla ilgili bilgilerin yer aldığı,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri Bağımsız” word dosyasında; ÖZEL DURUMU OLAN MİLLEKVEKİLLERİ” başlığı altında çizelge yapıldığı ve bu çizelge içersinde 3 Bağımsız Milletvekilinin isimlerinin yazıldığı, her ismin karşısına da daha önceki tarihlerde yargılandıkları olaylar ve haklarında açılan davalarla ilgili bilgilerin bulunduğu görülmüştür.

Şüpheli Hurşit TOLON’dan ele geçirilen dijital verilerde, 

ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; “019 Siyasi Partiler” isimli klasörde; “Adana Milletvekili Ömer Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Adana Milletvekili Ömer ÇELİK ‘in kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve felsefi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

“Atilla Koç kimdir.doc”, “Atilla Koç kimdirözet.doc” ve “Atilla Koç kimdirözetresimli.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde Kültür ve Turizm eski Bakanı Atilla KOÇ ‘un kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

 “Cüneyd Zapsu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde AKP’nin Genel Başkan Danışmanı Cüneyd ZAPSU ‘nun kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

 “İstanbul Milletvekili Egemen Bağış.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde İstanbul Milletvekili Egemen BAĞIŞ ‘ın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüş ve ırki  kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Kültür Bakanı Hüseyin Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK ‘in kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

“023 Biyografik Bilgiler” isimli klasörde; “Milletvekili Biyografileri.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 22 Milletvekilinin kimlik bilgilerinin yanı sıra bu milletvekillerinden 7 tanesinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

“AKP'nin Beyin Takımı------” isimli klasörde; “AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde AKP Milletvekillerinin kimlik bilgilerinin yanı sıra kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

“Biyoğrafiler” isimli klasörde; “7 Özel Durum Bakanlar kurulu2.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 21 Bakana ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“7 Özel Durumu1 Olan Milletvekilleri AKP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 60 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri AKP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 40 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri Bağımsız.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 3 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri CHP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 2 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“9 Milletvekilleri Özgeçmiş tamamı.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 500’ün üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“11 Milletvekillerinin Özgeçemişleri son.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 365’in üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“Adalet Bakanı Cemil Çiçek.doc”, “Başbakan Abdullah Gül.doc”, “Bayındırlık ve İskan Bakanı Zeki Ergezen.doc”, “Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Murat Başesgioğlu.doc”,  “Devlet Bakanı Ali Babacan.doc”, “Devlet Bakanı Beşir Atalay.doc”, “Devlet Bakanı Mehmet Aydın .doc”,  “Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Hilmi Güler.doc”, “İçişleri Bakanı Abdulkadir Aksu.doc”, “Maliye Bakanı Kemal Unakıtan.doc”, “Milli Eğitim Bakanı Erkan Mumcu.doc”, “Milli Savunma Bakanı Mehmet Vecdi Gönül.doc”, “Sağlık Bakanı Recep Akdağ.doc”, “Sanayi ve Ticaret Bakanı Ali Coşkun.doc” ve “Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalarda bahsi geçen Bakanların dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği,

“AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 100 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Ertuğrul Yalçınbayır.doc”, “Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen.doc” ve “Dışişleri Bakanı Yaşar Yakış.doc”   isimli MSword dosyaları olduğu, bahsi geçen Bakanların siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Devlet Bakanı ve Başbakan Yardımcısı Abdullatif Şener.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Abdullatif ŞENER’in siyasi görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 85 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği, 

“Tarım ve Köyişleri Bakanı Sami Güçlü.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Tarım Bakanı Sami GÜÇLÜ’nün dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği tespit edilmiştir.



Bahse konu bu verilerin tamamı şüpheli Şener ERUYGUR dan da ele geçirilmiştir.

          Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’dan ele geçirilen dijital verilerde,  ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; “ARŞİV” isimli klasörde; “Kadrolaşma 21.07.03.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1052 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

“Kadrolaşma.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1762 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

“İrticai Faaliyette Bulunan Kamu Görevlileri” isimli klasörde “SÜLEYMANCI  KAMU PERSONELİ ÇİZELGESİ.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 4 şahsa ait dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Kadrolaşma” isimli klasörde; “Kadrolaşma1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2002 ve 2003 yıllarında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 953 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“KADROLAŞMA EK-A.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 17 bakanlıkta gerçekleştirilen atamalar ile ilgili bilgilerin bulunduğu bir tablo olduğu,  

“KADROLAŞMA EK-C.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Başbakanlık, 18 Bakanlık, Üniversite/YÖK ve Diğer Kurumlarda gerçekleştirilen atamalar ile ilgili bilgilerin bulunduğu bir tablo olduğu, 

“Kadrolaşma eski ufuğa verilen üzerine eilave ettikleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2002 ve 2003 yıllarında Başbakanlık ve bakanlıklarda yapılan 233 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, ayrıca siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma eski.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2002 ve 2003 yıllarında Başbakanlık, bakanlıklar ve Kamu kurumlarında yapılan 349 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“İRTİCA EĞİLİMLİ İL VALİLERİ.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 17 Valiye ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

“İRTİCA EĞİLİMLİ KAYMAKAMLAR.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 294 Kaymakama ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“İRTİCAİ FAALİYETTE BULUNAN SAĞLIK BAKANLIĞI HASTANELERİ.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 304 sağlık personeline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ,

“Ulusalcılar.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2112 kişinin isminin yazılı olduğu, bu isimler arasında, duruşma kapsamında yargılaması devam eden E.Alb. M.Fikri KARADAĞ, E.Sb. Muzaffer TEKİN, Asuman ÖZDEMİR, Doç.Dr.Emin GÜRSES, Doğu PERİNÇEK, Ergün POYRAZ, Erol MÜTERCİMLER, Sevgi ERENEROL, Sinan AYGÜN, ayrıca soruşturma kapsamında göz altına alınan Tuncer KILINÇ, İlker GÜVEN, Emcet OLCAYTU ve İbrahim ŞAHİN gibi isimlerin yer aldığı AKP Milletvekillerinin kimlik bilgilerinin yanı sıra kişisel bilgilerin kaydedildiği görülümüştür.

Bunların yanı sıra birçok üniversite ve üniversite çalışanlarını hakkında da kişisel verileri kaydettikleri tespit edilmiştir.

Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’dan ele geçirilen dijital verilerde,  ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; “006 YÖK ve ÜNİVERSİTELER” isimli klasörde; “DİCLE ÜNİ.YENİ REKTÖR.doc”, “Dicle Üniv_Mektup.doc” “Dicle Üniversitesi 1974 yılnda kurulmuş olup 12 fakültes (1).doc” ve “Dicle Üniversitesi 1974 yılnda kurulmuş olup 12 fakültesi bu.doc” isimli MSword dosyalar olduğu, bu dosyalar içerisinde Dicle Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. F.C. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve ırki görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“dicle üniv. eski rektörü.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dicle Üniversitesi Eski Rektörü M.Ü. Ö. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Dicle Üniv_Mektup 13-04-04.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dicle Üniversitesi’nde görevli bulunan 8 öğretim görevlisi hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu, 

“Elazığ Fırat Üniversitesindeki irticai yapılanma jandarma.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Elazığ Fırat Üniversitesi’ndeki öğretim görevlileri ile ilgili çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı, 

“G.Antep üiniverssitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Gaziantep Üniversitesi Rektörü İ. H. F. ile ilgili çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı,  

“MEB Hüseyin Çelik'in  künyesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK’in dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Mlatya Üniversitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Prof. Dr. M. P.baisimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Sivaks okullar raporu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Sivas Cumhuriyet Anadolu Lisesi, Abdüssamet Bal Anadolu Lisesi, Suşehri İlçesi İHL ve Özel Sultan Murat Lisesi isimli okullar hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu, 

“Van YY Üniversitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Van Yüzüncüyıl Üniversitesi hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu tespit edilmiştir.


 Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR dan ele geçirilen 5 numaralı CD içerisinde; “İRTBLR” isimli klasörde “DIŞİŞLERİ 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dışişleri Bakanlığı’nda çalıştığı ifade edilen 105 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “İRTİBAT VAR, İRTİBATA DEVAM EDİLMELİ, YARDIMCI OLUYOR, KADINA ÇOK DÜŞKÜN, ÖNÜ KESİLEBİLİR, KORUNMALI, DÖNÜŞÜ DEĞERLENDİRİLECEK, HER YÖNÜYLE GÜVENİLİR, YARDIMCI OLUNMALI, ÜZERİNDEN İRTİBATA GEÇİLEBİLECEK KİŞİLER FAYDALI OLABİLİR, BAKANLIKTA ETKİLİ, FAYDASI OLUYOR, TERFİ İÇİN BEKLENTİLERİ VAR, DESTEKLENMEYE DEVAM EDİLMESİ UYGUN OLUR, DESTEKLENDİ, ÖNEMLİ FAYDALARI OLDU, İŞBİRLİĞİNE AÇIK, YARDIMCI OLMUYOR, MESAFELİ, İSTİHBARAT KABİLİYETİ VAR, KADINLARLA İLİŞKİLERİ KONTROLSÜZ, KONTROL EDİLEBİLİR, İRTİBATTA SORUNLU, DESTEK VERMİYOR, ÖNÜ AÇIK DEĞİL, BEKLENTİSİ YOK, KULLANILMAYA MÜSAİT, İHTİYAÇ HALİNDE DEĞERLENDİRİLEBİLİR, GİDİŞATI İYİ, İRTİBAT SAĞLAM, GEREKTİĞİNDE RİSK ALIR, MESAFELİ BULUNDU, DEĞERLENDİRİLMEYECEK, ULUSLARARASI BAĞLANTILARI ÇOK ETKİLİ, EMEKLİLİK SONRASI PLANLANMALI, İZLEMEKTE FAYDA VAR, FAYDALI OLMAYA DEVAM EDİYOR, GİRİŞİNDE GEREKEN DESTEK SAĞLANDI, DÖNÜŞÜNDE KORUNMALI, YETİŞTİRİLMELİ, DEĞERLENDİRİLİYOR, BAKILACAK, VERDİKLERİ ALINDI, TUTUK, İKİLİ İLİŞKİLERDE SIKINTILI, İLİŞKİ DEVAM ETTİRİLMELİ, İŞARET ETTİKLERİ DESTEKLENMELİ, KARİYERİ SAĞLAM, İŞBİRLİĞİNE DEVAM, TAYİNİ HALLEDİLDİ, AKSATIYOR, TAVSİYE ÜZERİNE İRTİBATA GEÇİLDİ, İLK İZLENİM OLUMLU, İŞBİRLİĞİNE AÇIK, AMA YÖNLENDİRİLMESİ LAZIM, VERİMSİZ, KADIN DÜŞKÜNLÜĞÜ SORUN OLABİLİR, BÜYÜKELÇİLİĞİ DESTEKLENMELİ, AŞIRI SOL EĞİLİMLERİ SORUN OLABİLİR, ETKİN BİR GÖREVE ATANMASI DESTEKLENMELİ, İÇKİYE DÜŞKÜNLÜK SORUN OLABİLİR, İP İLE İLİŞKİLERİ KULLANILABİLİR, BAĞLANTI TAM, YARARLI BİLGİ VE TAMASLAR SAĞLADI, KÖŞKTE BAŞLAMASI SAĞLANDI, YAKIN TEMASA DEVAM, DESTEKLENMELİ BÜYÜKELÇİ OLMASI TEMİN EDİLMELİ, BİRAZ GERİ PLANDA KALMASI İYİ OLUR, HİZMETLERİNDEN YARARLANMAYA DEVAM EDİLMELİ, AKTİF GÖREV ALMASI SAĞLANMALI, AİLECEK İŞÇİ PARTİLİ, UZUN VADEDE DEĞERLENDİRİLMELİ, TEMASLARIN SIKILAŞTIRILMASI LAZIM” şeklinde,  

“İRTBLR” isimli klasörde “emekli sandığı ve maliye 2.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Emekli Sandığı Genel Müdürlüğü ve Maliye’de çalıştığı ifade edilen 40 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “ADD, ÇYYD GİBİ DERNEKLERLE OLAN YAKIN İLİŞKİSİ BİLİNİYOR, AKTİF VERİMLİ, YARARLANILABİLİR, İRTİBAT VAR, İŞÇİ PARTİSİ GÖSTERİLERİNE KATILIR, AKTİF, PROBLEM YOK, İŞÇİ PARTİSİNE SEMPATİ VAR, YARARLANILABİLİR, GÖRÜŞÜLÜYOR, BİRAZ ZAYIF, BEKLENTİLERİ VAR, DESTEK OLUNMALI, İRTİCA OPERASYONLARINDA DESTEK OLUR, ALEVİ KÖKENLİ, YARARLANIYORUZ, YARARLANILMALI,

“İRTBLR” isimli klasörde “MALİYE 2.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Maliye, Gümrük Müsteşarlığı ve Hazine Müsteşarlığı’nda çalıştığı ifade edilen 7 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “BEKAR KADIN DÜŞKÜNÜ, SÜREKLİ YURT DIŞINA GİDER, KULLANILABİLİR, EŞİ GELENEKSEL KAPALI, CUMAYA GİDER, ASKER, KAYMAKAM, VALİ VE DOKTORLARLA AKTİF HALDE GÖRÜŞÜYOR, VALİ OLAMADIĞI İÇİN HÜKÜMETE ÇOK KIZGIN, HÜKÜMETİN YIKILMASI GEREKTİĞİNİ SÖYLÜYOR, ASKER VE SİVİLDEKİ ÜST DÜZEY BÜROKRATLARLA ARASI ÇOK İYİ, CUMHURBAŞKANLIĞINDA GÖREVLİ ÜST DÜZEY BÜROKRATLAR TARAFINDAN DA DESTEKLENİYOR, MASAK’TA KADROLAŞMADA EN ETKİLİ İSİMLERDENDİ, SOLCU,  İRTİBAT VAR, YARARLANILIYOR, HÜKÜMET İSTEDİĞİ HALDE ALAMIYOR, HÜKÜMETİ TAKMIYOR, GEREKİRSE TEHDİT EDİYOR” ,

“İRTBLR” isimli klasörde “MÜLKİ AMİRLER 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Vali, Kaymakam ve Mülkiye Müfettişi olduğu ifade edilen 52 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “İRTİBAT TESİSİNDE ZAYIF KALIYOR, KOLLANMALI, SIKINTILARI VAR, YARDIMCI OLUNACAK, KADIN DÜŞKÜNÜ, PROBLEM OLABİLİR, TAVSİYE ÜZERİNE İRTİBATA GEÇİLDİ, OLUMLU, HÜKÜMET ALEYHİNE ÇALIŞMALRI VE TAVSİYELERİ VAR, BAKILMALI, YARDIMCI OLUR, BİRAZ TEDİRGİN, AMA İSTEKLİ, MHP İLİŞKİLERİ İYİDİR, BAĞLANTILARI İİYİ, DEGERLENDİRİLMELİ, PROBLEM YOK, FAKAT DİKKAT EDİLMELİ, TAVSİYE ETTİĞİ KİŞİLER DEGERLENDİRİLMELİ, İRTİBAT VAR, REFERANSLARI SAĞLAM, ÇEVRESİ GENİŞ, VALİLİKLE İLGİLİ BEKLENTİLERİ VAR, YARDIMCI OLUNUYOR, İRTİBAT SAGLANDI, İLGİLİ GÖREVE GELMESİ KONUSUNDA YARDIMCI OLUNMALI, REFERANSLARINA GÜVENİLİR, GELEN BİLGİLER DEGERLENDİRİLDİ, AKSATIYOR, AKTİF GÖREVDE OLMASI SAĞLANMALI, HÜKÜMET KARŞITIDIR, TAVSİYE ÜZERİNE İRTİBATA GEÇİLDİ GÖRÜŞÜLÜYOR, BAĞLANTILARI ÇOK İYİDİR, KADIN DÜŞKÜNLÜĞÜ VAR, YERİNDE TUTULMALI, VALİ OLMAK İÇİN ÇOK İSTEKLİ YARDIMCI OLUNMALI, YARARLI OLUR, MÜFETTİŞ OLMAK İSTİYOR DESTEK OLUNMALI, YERİNDE KALMALI, ÜLKÜCÜ GÖRÜŞE SAHİP, AKP KARŞITLIĞINI CESURCA ORTAYA KOYAR, VALİLİĞİ İÇİN ÇALIŞILABİLİR, İSTİHBARATA VE BİLGİ TOPLAMAYA MERAKLI, ASKERİ İSTİHBARATLA VE ASKERLERLE ARASI ÇOK İYİ, ÇAĞDAŞ YAŞAMCILARLA BERABER HAREKET EDİYOR, KOLLANMALI VE AKTİF GÖREVDE TUTULMALI, YÜKSEKOVADA CİDDİ DESTEĞİ OLDU, İSTANBULDA İLERİMİZE DESTEK OLUYOR, VALİ OLMAK İÇİN GAYRET EDİYOR, VALİLİK İÇİN DESTEK OLUNABİLİR, GENELKURMAY PSİKOLOJİK HAREKAT ADINA ÇALIŞIYOR, KARI KIZ İŞLERİ VARDIR, MİT İRTİBATI OLABİLİR, AŞIRI SOL MARKSİST, YASADIŞI AFİS ASMAKTAN DOSYASI VAR, BECERİKLİ”,

“İRTBLR” isimli klasörde “TELEKOM 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Telekom Üst Kurulu’nda çalıştığı ifade edilen 13 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “SİNSİDİR, ÜST DÜZEYDEKİLERLE ARASINI İYİ TUTMAYA ÇALIŞIR, HÜKÜMET ALEYHİNDEDİR, ASKERİN HÜKÜMET YERİNE GELMESİNE TARAFTAR OLDUĞUNU SÖYLER, AB KARŞITI, YARARLANILABİLİR, AŞIRI SOLCU, İRTİBAT VAR, HÜKÜMETİN ALEYHİNDE, KONJEKTÜRE GÖRE DAVRANIR, MHP’LİDİR, MUHAFAZAKAR TARAFLARI VARDIR, KADIN TARAFI VAR” şeklinde nitelendirmelerin yapıldığı,

“Kadrolaşma” klasöründe “Kadrolaşma Konuşma Notu 0611.doc” isimli MSword dosyası içerisinde Cumhurbaşkanlığı makamına hitaben yazılan AKP hükümeti tarafından çeşitli kamu kurum ve kuruluşlarına yapılan atamalara ilişkin listelerin EK olarak belirtilerek gönderildiği, “BU KAPSAMDA, SIRF AKRABA VEYA PARTİLİ OLDUKLARI İÇİN YAPILDIKLARI TESPİT EDİLEBİLEN 329’U SAKINCALI, 72’Sİ AKRABA OLMAK ÜZERE TOPLAM 401 ÜST DÜZEY BÜROKRAT ATAMASI TESPİT EDİLEBİLMİŞTİR. (İSİM LİSTESİ  BİLGİ NOTU EK-B) KADROLAŞMANIN BU ŞEKİLDE DEVAM ETMESİNİN KAMUOYUNDA DAHA DA BÜYÜK HUZURSUZLUKLARA NEDEN OLACAĞINA YÖNELİK ENDİŞELERİMİN  ARTMAKTA OLDUĞUNU KONU İLE İLGİLİ TEDBİRLERİN BİR AN ÖNCE ALINMASINI ARZ EDERİM” şeklinde beyanların yer aldığı,

 “Kadrolaşma” klasöründe “DEVLET BAKANLIKLARI.doc” isimli 8 sayfalık MSword dosyasında, Bakanlıklarla ilgili hangi şahsın nereye ve hangi dönemde atandığını gösterir çizelge olduğu, “görevden alınanlar.doc” isimli 4 sayfalık MSword dosyasında 20.11.2002 tarihinden itibaren görevlerinden alınan üst düzey komu görevlilerine ait isim listelerinin olduğu, “Kadrolaşma.xls” isimli excel dosyasında 3 Kasım şeçimlerinden bu güne kadar yapılan atamalar başlığı olduğu çizelge halinde hazırlandığı, Manisa ve Burdur illerindeki bir çok bakanlıkla ilgili görevli şahısların isimlerinin de yazılarak atamaların belirtildiği, Atanabilecekler isimli sayfa içerisinde ise kadrolaşma kapsamında göreve atanabileceklerin isimlerinin yer aldığı, bazılarının karşılarında “şeriatçı” şeklinde ibarelerin yer aldığı, Görevde olanlar isimli sayfa içerisinde çeşitli illerdeki görevlilerin isimlerinin yazılı olduğu ve karşılarında “Hizbullah üyesi, irtica, Nur tarikatı görüşlerini benimser, mesaiye türbanlı gelir, erkeklerle tokalaşmaz, Mustafa Sungur grubu, tarikat ve cemaat ilişkisi var” gibi ayrımların yapılarak çizelge halinde hazırlandığı, Görevden alınanlar isimli sayfa içerisinde ise bir çok kişinin isminin olduğu, “Kadrolaşma1.xls”, “Kadrolaşma 21.07.03.xls”, “Kadrolaşma 26.06.xls”, “Kadrolaşma eski.xls”, “Kadrolaşma eski ufuğa verilen üzerine eilave ettikleri.xls”, “Kadrolaşma listeye ilave edilecek.xls”, “Kadrolaşma son.xls” isimli dosyalarında aynı içerikli olduğu, tespit edilmiştir.
Mehmet Şener ERUYGUR’un kullanımında bulanan ilimiz Kadıköy ilçesi Fenerbahçe mahallesi Iğrıp sokak Fenerbahçe Orduevi No:2/1 sayılı ikametinde yapılan aramalarda el konulan belgelerin incelemesinde;

-EK-5’de (3) sayfa isimsiz ve imzasız olarak gönderilen bilgisayar çıktısı bir mektup olduğu, “Sayın Komutanım” şeklinde başladığı, Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde görevli ve irticaya karıştığı düşünülen şahıslarla ilgili istihbari bilgiler olduğu görülmüştür. 
02-Ahmet Hurşit TOLON Ankara ili Ahmet Taner Kışlalı Mahallesi Park Caddesi Ata Park sitesi No.1 Çay Yolu Yeni Mahalle sayılı adresinde yapılan aramada el konulan belgelerin incelemesinde;



-(EK-6)’da (21) sayfa olan ve “Sayın Devlet Büyüğümüz”  ile başlayan ve Fettullah Gülen ve örgütü tarafından, TSK ile Atatürk ilke ve devrimlerine bağlı kurum kuruluşlara, kısacası devlete karşı sistematik ama henüz adı konulmamış gizli bir savaş yürütüldüğünden bahisle;


“Örgütün ele başı beşli” başlığı altında; AKP ‘li bazı  milletvekillerin isimlerinin verilerek bu şahıslar hakkında ve irtibatlı olduğu şahıslarla ilgili bilgiler yer aldığı,


Örgütün düşman addettiği Asker, Polis, Mit, Hâkim, Savcı vb. kişi ve kurumlarla arşiv araştırması yaptığı, fiziki ve teknik takip ile bilgi ve belge topladığından bahsedildiği, Yazının devamında 

-EK–1 ile Ankara Valiliğine yazılmış inceleme raporu konulu, 04.04.02 tarihli Sebati BUYURAN (bakan adına müsteşar yardımcısı) imzalı yazı olduğu devamında;


-EK-2 olarak yazıya eklenmiş ve “İstihbarat Dairesi Başkanlığı Yapılanması” başlıklı yazıda, toplam (62) kişilik Emniyet mensubunun isminin ve rütbesinin yazıldığı, yazının altına “ Bu rütbelerin altında baş komiser, komiser ve komiser yardımcısı rütbesinde örgüt elemanlarının da bulunduğu göz ardı edilmemelidir.” şeklinde not olduğu,


-EK-3 olarak yazıya eklenmiş ve “Kaçakçılık Ve Organize Suçlar Dairesi Başkanlığı Yapılanması” başlıklı yazıda; toplam (69) kişilik Emniyet mensubunun isminin ve rütbesinin yazılı olduğu, altında “Kaçakçılık Ve Organize Suçlar Dairesi Başkanlığı Taşra Teşkilat Yapılanması” alt başlığı altında toplam (13) Emniyet mensubunun isminin ve rütbesinin yazıldığı, yazının son kısmında “ Bu rütbelerin altında baş komiser, komiser ve komiser yardımcısı rütbesinde örgüt elemanlarının da bulunduğu göz ardı edilmemelidir.” şeklinde not bulunduğu,


-EK-4 olarak yazıya eklenmiş ve “Koruma Hizmetleri (Başbakanlık ve TBMM) Görevlileri Yapılanması” başlıklı yazıda; toplam (17) Emniyet mensubunun isim rütbe ve çalıştığı birimleri yazılı olduğu,


-EK-5 olarak yazıya eklenmiş ve “Emniyet Genel Müdürlüğü Yapılanması” başlıklı yazıda; toplam (41) kişilik Emniyet mensubunun isim, rütbe ve çalıştığı birimlerin yazılı olduğu,


-EK-6 olarak yazıya eklenmiş ve  “İstanbul Emniyet Müdürlüğü yapılanması”  toplam (25) kişilik Emniyet mensubunun isim, rütbe ve telefon numaralarının yazılı olduğu,


-EK-7 olarak yazıya eklenmiş ve “diğer İl Emniyet Müdürlükleri yapılanması” başlığı altında (52) kişilik emniyet mensubunun isim, rütbe ve çalıştığı birimlerinin yazılı olduğu,

-EK-8 olarak yazıya eklenmiş ve  “Polis Akademisi Yapılanması” başlığı altında (79) kişilik Emniyet mensubunun isim ve rütbelerinin yazılı olduğu,

-“ÖĞRETİM ELEMANLARI YAPILANMASI” olarak yazıya eklenmiş, toplam  (18) kişilik öğretim elemanın isimlerinin yazılı olduğu,

-“POLİS KOLEJİ YAPILANMASI” olarak yazıya eklenmiş, toplam (39) kişilik emniyet mensubunun isim ve rütbelerinin yazılı olduğu,

-EK-9 olarak yazıya eklenmiş ve “ Ankara Emniyet Müdürlüğü Yapılanması”  başlığı altında (39) kişilik Emniyet mensubunun isim, rütbe ve çalıştığı birimlerin yazılı olduğu,

-EK-10 olarak yazıya eklenmiş ve “İzmir İl Emniyet Müdürlüğü Yapılanması” başlığı altında (7) kişilik isim, rütbe ve çalıştığı birimlerin yazılı olduğu tespit edilmiştir.

ÖRGÜTÜN BÜROKRAT VE KAMU GÖREVLİLERİNİN ATAMALARINI TAKİP ETME ÇALIŞMALARI:

Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’dan ele geçirilen dijital verilerde, ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; “ARŞİV” isimli klasörde; “ATAMALAR.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 808 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, 

 “AKP Kadrolaşma” isimli klasörde “atamalar.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 472 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu ve bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı bulunduğu, 

Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen ADD Genel Merkezi, Genel Başkan Odasından Alınan 5 nolu CD içerisinde;  “BİYOGRAFİK İSTHB” isimli klasörde;  “İÇİŞLERİ ATAMA.ppt” isimli bir PowerPoint dosyası olduğu, bu dosya içerisinde İçişleri Bakanlığı’nda farklı birimlere atanan çok sayıda şahsa ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı olduğu tespit edilmiştir.

 ŞÜPHELİ LEVENT ERSÖZ’E AİT GÖRÜŞME ÇÖZÜMLERİ:


Şüphelilerden ele geçirilen dijital veriler içersinde, Levent ERSÖZ’ün değişik kişilerle yaptığı görüşmelerin kayıtlarını ele geçirilmiş, bu kayıtlar incelendiğinde, bir kısmında ses dosyaları olduğu bir kısmında ise Levent ERSÖZ ve ekibince yapılan görüşme çözüm tutanakları olduğu görülmüştür. 


Bu veriler incelendiğinde, Levent ERSÖZ’ün İsmail YILDIZ ve Tuncay ÖZKAN’la yaptığı görüşmelerde, hazırlanan darbe planları çerçevesinde AKP’yi bölmek ve yeteri kadar milletvekilini Başbakan  Tayyip ERDOĞAN’dan koparmak için çok ciddi çalışmalar ve planlar yaptıkları tespit edilmiştir.


Söz konusu görüşme çözümleri Levent ERSÖZ’e sorulduğunda, alınan ilk ifadesinde Komutanı Şener ERUYGUR’un talimatı ile görüştüğü kişilerle yaptığı konuşmaları kayıt altına aldıklarını beyan etmiştir.


Kaldı ki İsmail YILDIZ’ın Levent ERSÖZ’le konuşurken AKP ile ilgili yaptığını söylediği çalışmalar hem İsmail YILDIZ’dan hemde Şener ERUYGUR, Hurşit TOLON ve Hasan Atilla UĞUR ‘dan ele geçirilmiştir.


Dolayısıyla tüm bu veriler bir taraftan şüphelilerin darbe planları çerçevesinde yaptıkları faaliyetlerdeki birlikteliği, diğer taraftan da örgütün darbe planlarını açıkça uyguladığını ortaya koymaktadır.

5 Kasım 2003 tarihinde Kıvanç DEĞİRMENCİ kod adlı İsmail YILDIZ’ın Levent ERSÖZ ile yaptığı görüşme metninde; AKP’nin bölünmesi ile ilgili konuşmalar yaptıkları, görüşme içerisinde İsmail YILDIZ’ın AKP’nin bölünüp parçalanmasının çok kolay olduğunu söylediği, bu çerçevede “hadiseden milletvekillerinin hepsi bu şekilde tesir edecek hale geldiler. Orada 219 tane milletvekili AKP’den kopacak durumda, bu sayı 250 ye çıkabilir.” dediği,   

Görüşmenin devamında bu durumu Mehmet AĞAR’a anlattığını ve AKP içerisinde sadece 55 tane DYP kökenli milletvekili olduğunu, 40 milletvekilinin MHP kökenli olduğunu, 60 milletvekilinin ise ANAP geçmişi olduğunu söylediğini, fakat bunun için gerginliğin tırmandırılması gerektiğini ifade ettiği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün “gerilimi kim tırmandıracak, nasıl tırmandıracak” dediği, İsmail YILDIZ’ın da “gerilimi de bir şekilde TSK tırmandırabilir. Stratejik olarak ama dini noktalar üzerine değil de milli noktalar, idari yapı yada hukuk konularında sıkıştırabilir” “gerilimi orada tırmandırırsa, Ağar ılımlı mesajları vermeye devam ederse, hatta biraz daha yoğunlaştırırsa bunu, AKP nin milletvekillerinin DYP ye geçmesi için meşru bir zemin oluşur” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “yani korkup kaçan mı olur” dediği, İsmail YILDIZ’ın “hem korkup kaçan olur, hem de DYP böyle bir durumda en iyi adres galiba” dediği,  İsmail YILDIZ’ın Ali Müfit GÜRTUNA’nın AKP’den kopartılması gerektiğini öne sürerek “Ali Müfit Beyi mutlaka koparmamız lazım. Ali Müfit Bey, gelecekte Türkiye’deki Tayyip Beyin pozisyonunu doldurabilecek siyasi olarak görülüyor” dediği, 

Devam eden görüşmede; Mehmet AĞAR’ı ne şekilde yönlendirdiğini anlattığı, bu çerçevede Mehmet AĞAR’a, Türkiye’deki işsizlik sorununu çözeceğini ve ekonomi ile ilgili vatandaşı ikna edebilecek söylemlerde bulunmasını tavsiye ettiğini, bundan sonraki süreçte de Meclise yöneleceklerini söylerken “Meclis içerisinde bazı milletvekillerinin hiç değilse milli ve dini duygularıyla bir şekilde oynayalım, oradan bir grubu DYP ye angaje etmeye başlayalım” görüşmenin sonlarına doğru İsmail YILDIZ’ın yerel seçimlerde AKP nin ciddi anlamda oy almasının engellenmesinin gerektiğini söylediği anlaşılmıştır.

22 KASIM 2003 tarihinde Kıvanç DEĞİRMENCİ kod adlı İsmail YILDIZ ile LEVENT ERSÖZ arasında yapılan görüşme metni çözümünde; Başlangıçta İsmail YILDIZ’ın DYP ile ilgili yoğun çalışmalarının olduğunu, DYP nin kamp faaliyetlerini yaptıklarını, burada karşıt grupları bir araya getirmeyi düşündüklerini, toplantının 10 Aralıkta Hilton otelinde yapılacağını söylediği, Levent ERSÖZ’ün de söz konusu toplantıya katılacak isim verebileceğini söylediği, görüşmenin devamında, İstanbul’da meydana gelen HSBC Bankası ve İngiliz Konsolosluğundaki patlama olaylarıyla ilgili konuştukları, bu konu ile ilgili konuşurken Levent ERSÖZ’ün daha önceden aralarında konuştukları AKP ile ilgili bir şeyi kastederek “alabildiniz mi onları” diye sorduğu, İsmail YILDIZ’ın da “alamadık paşam, zannediyorum bu akşam operasyonu bitireceğiz, tam beş gündür uğraşıyoruz paşam” “patlama bizim işimize yaradı. Şimdi bir ekiple sürekli onu gözlüyoruz. Aslında aldığımız anda birçok şey kökünden değişebilecek. Çok fazla deşifre olmadan götürmeye çalışıyoruz” dediği, 

Görüşmenin devamında, AKP nin dağıtılması ve hükümetten düşürülmesi ile ilgili konuşurken İsmail YILDIZ’ın “AKP yi tehdit edebilecek tek güç şu anda silahlı kuvvetler paşam. Başka bir şey yok” dediği ve devamında AKP nin dağıtılması için Mehmet AĞAR ve Cem UZAN ile ilgili yaptıkları planları konuştukları,

Bu çerçevede İsmail YILDIZ’ın Mehmet AĞAR’ı ne şekilde yönlendirdiğini anlattığını, fakat Mehmet AĞAR’ın bunu değerlendiremediğini söylediği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün “Ağar’a aslında anlaması gereken bir mesaj gönderdik. Onu algılaması lazım. Yani Şırnak Milletvekili ile ona mesaj gönderdik. Onu anlaması lazım.” dediği, İsmail YILDIZ’ın da Mehmet AĞAR’la tesadüfen gerçekleşmiş gibi bir görüşme yapılıp yapılamayacağını sorduğu, Levent ERSÖZ’ün de “tesadüfe gerek yok, davet edelim Mehmet AĞAR’ı, gelsin görüşelim, konuşalım” “ama öncelikle parti içerisinde birkaç milletvekili transfer etmesi gerektiğini düşünüyorum” dediği, İsmail YILDIZ’ın da “beş tane milletvekili paşam, beşi geçecek, iki tane Isparta milletvekili, iki tane Muğla milletvekili, bir tane İstanbul milletvekili, benim temas halinde olduğum 15 tane milletvekili var. İlk aşamada beş transfer gerçekleştirebilecek durumdayız, ondan sonra parça parça diğerleri. Şimdi bir çalışma yapıyoruz. Kim ne karşılığı AKP den ayrılabilir diye. Önemli ölçüde tamamlanmak üzere” dediği,

Görüşmenin devamında, İsmail YILDIZ’ın “uzun lafın kısası paşam, Ağar’ı ikna edeceğiz paşam, orada bir tereddütümüz yok. Zannediyorum kısa zamanda, aralık sonuna kadar da önemli sayıda milletvekiline ulaşabilecek durumdayız.” dediği,  

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, DYP ve Mehmet AĞAR olmadığı takdirde AKP nin alternatifinin Genç Parti ve Cem UZAN olabileceğini konuştukları, bu çerçevede İsmail YILDIZ’ın “AKP nin alternatifinin Genç Parti olabileceğini söylüyoruz paşam. Çünkü para var. Hükümeti yıkma girişimi var.” “…neticede Genç Parti önümüzdeki günlerde böyle bir çıkış yapabilir. Cem UZAN paranın, kesenin ağzını açabilir. Milletvekili transferi yapabilir. Ama nereye kadar yapabilir? İktidara gelebilir mi? Ben o kadar olacağını düşünmüyorum da, AKP yi, hükümeti zayıflatıcı bir faktör olarak kullanılabileceğini düşünüyorum” “...burada Cem kullanılabilir paşam rahatça hükümetin düşürülmesinde. Cem çok rahat kullanma makamı haline gelebilir.” dediği, 

Devamında, Mehmet AĞAR ve Cem UZAN hakkında bir değerlendirme yaptıkları, bu çerçevede İsmail YILDIZ’ın “sonuçta her ikisi de kontrolsüz güç paşam. Kesinlikle, çünkü Cem’in böyle endişeleri olmaz zaten, Cem parasına bakar, keyfine bakar, Cem’in en ufak bir milli düşüncesi yoktur, babasının belki olabilir. Ama dolar bütün milli düşünceleri yumuşatabiliyor…. Burada gariban yine Ağar paşam, yani Genç Partiden de bir şey çıkarmamız mümkün değil” dediği, ayrıca görüşme içerisinde, İsmail YILDIZ’ın Genç Partinin arkasında muhtemelen İngiliz İstihbarat Servisi MI 6 olduğunu söylediği, 

 İsmail YILDIZ’ın sonucun kısa zamanda alınabileceğini söyleyerek “burada ilk adım, partiyi dağıtacak ortam, arkasından dağıtmak, sonucu almak ve Mehmet AĞAR’ı yada “X” i hadisenin başına geçirmek olabilir paşam” dediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, İsmail YILDIZ’ın konuyu Mehmet AĞAR’a anlattıklarını ve yavaş yavaş ısındırdıklarını, fakat Mehmet AĞAR’ın bazı korku ve çekincelerinin olduğunu , ayrıca AKP den koparabilecek milletvekilleri ile ilgili çalışmalar yaptığını söylediği, bu çerçevede “bakın şu milletvekilleri, şunlar vaat edildiğinde partiden kopabilir. Seçim süreci yaklaştı, bunların hepsinin dosyası var aşağı yukarı. Örnek veriyorum, Miraç AKDOĞAN, Malatyalı, ne yapıyor? Erkan MUMCU’nun kasası, onun kirli işlerini yapıyor, seçimden önce bunu deşifre ederiz, adama dersinki sen artık epey kirlenmişsin, bunun dışında kal. Yani siyasette yapılmayan şeyler değil bu.” dediği ve bu konuları Mehmet AĞAR’a anlattığını, Mehmet AĞAR’ın da yavaş yavaş aklına yattığını söylediği, devamında “aklına yatıyor yavaş yavaş, geçen gün bir iki milletvekili ile ilgili background verdim. Mesela Kırıkkale milletvekili Murat, milli görüşçü, AKP den, akrabaları DYP de, Kürt kökenli, akrabaları kürt kökenli ama DYP deler. Birkaç örnek verdim, bu adama milletvekilliği garanti versen AKP den bugün istifa eder. “garantiyi verirsek ne olacak” diyor, biz bunu aday yapmak zorundayız. Zorunda değilsin dedim.” dediği, 

Görüşmenin devamında, İsmail YILDIZ’ın AKP nin dağıtılması için yeterince malzeme olduğunu ve istendiği takdirde çok kısa bir sürede dağıtabileceklerini söylediği, bu çerçevede “AKP yi hükümetten indirmek, toplam bizim 15 günümüzü alır paşam en fazla” “15 günde rahat indirilebilir, çünkü gerçekten malzeme var…, tedbirli bir plan yapılabilir, aşamalı bir plan. O aşamalı plan dahilinde önce yıpratıp sonra iyice dağıtmak” “…ben şunu söylüyorum, AKP yi dağıtmak için çok fazla bir şeye gerek yok paşam, rahatça dağıtılabilir bir parti AKP. Yeter ki Ağar siyasi hırsını biraz ilerletmiş olsun. Biraz hırslansa dediğim gibi AKP yi dağıtmak en fazla 15 günümüzü alır normal şartlar altında” dediği, 

Görüşmenin içeriğinde, İsmail YILDIZ’ın AKP nin dağıtılması için medyanın öneminden bahsettikleri, bu konuda medyanın verimli bir şekilde kullanılabilmesi için Cem UZAN’dan faydalanılabileceği, Cem UZAN’ın gerekli finansmanı sağlayabileceğini söylediği, ayrıca hükümetin aleyhinde yayın yaptırmak için araştırma yaptığını, birkaç kişiye sorduğunu ve mesela Karamehmet grubunun ilk yayın yapacak gruplardan biri olabileceğini anladığını, Levent ERSÖZ’ün de “peki Doğan da buna yanaşacak mı” dediğini, İsmail YILDIZ’ın “paşam  o da  zor durumda bir çok açıdan. Yani kendisinin Alman istihbaratıyla olan ilişkisinin yavaş yavaş deşifre edildiğini düşünüyor, yani zorlandığını düşünüyor. Kendisini ciddi anlamda şantaja tabi tuttuklarını düşünüyorum, Almanların ve içeride bazı grupların. Yine dışardan bazı grupların. Her an ilişkisinin deşifre edilebileceğinin korkusu var Aydın DOĞAN’ın” dediği,  

Ayrıca Can ATAKLI ile konuştukları, İsmail YILDIZ’ın Can ATAKLI için “ağzı gevşektir, sır tutmaz” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “Hayrullah onu kullanıyor zaten” dediği, İsmail YILDIZ’ın da “paşam biz kullanıyoruz. Fakat Cem Hayrullah’a soğuk. Tanımıyor Hayrullah’ı, birde Sabah grubundan geldi Hayrullah” dediği, 

Daha sonra,Ali Talip ÖZDEMİR ve Nesrin NAS hakkında konuştukları, İsmail YILDIZ’ın Nesrin NAS’ın CİA ajanı olduğunu ve gayrimilli bir insan olduğunu söylediği,

Görüşmenin sonlarına doğru Levent ERSÖZ’ün konuştukları konularla ilgili bazı bilgi ve belgeler istediği ve ayrıca “bizimle olan ilişkin deşifre olmasın” dediği, İsmail YILDIZ’ın da istenilen belgeleri en kısa sürede getireceğini, diğer konularda da çok ketum olacağını söylediği anlaşılmıştır. 


Bu görüşmelerden kısa bir süre sonra yani 21 Ocak 2004 günü Levent ERSÖZ, Hasan Atilla UĞUR, İsmail YILDIZ ve Hayrullah isimli şahsın planladığı şekilde Cem UZAN’ı kullanmak için bir görüşme yaptıkları ve bu görüşmede özetle; Öncelikli olarak o dönemde Uzan grubuna yönelik yapılan mali operasyonlar sonucu Uzan Grubunun yaşadığı sıkıntıları konuştukları, bu çerçevede Levent ERSÖZ’ün Uzun Grubunun mevcut hükümet tarafından mağdur edildiğini öne sürerek Uzun Grubuna adli olarak ta gerekli desteği vereceklerini söylediği, bu çerçevede Levent ERSÖZ’ün “Bu olayı sürdürmek gerektiğini, zaten düşüncemiz olarak ortaya koyduk. Konunun yansımasını dün akşam biz, özellikle yüksek yargıdan bir kanal vasıtası ile ulaştırdık bu vatandaşlara” dediği, 

Görüşmenin devamında Levent ERSÖZ’ün Uzun Grubunun yaşadığı mağduriyetler ile ilgili tepkilerini dile getirmeye devam etmeleri ve bu tepkileri basın yayın organlarıyla sürdürmeleri gerektiğini söylediği, bu söylemler üzerine Cem UZAN’ın ,kendi üzerine düşen her şeyi yaptığını ve Başbakan’ı kastederek “ya o beni indirecek ya ben onu” dediği, 

 Levent ERSÖZ’ün Cem UZAN’a televizyon programlarında yada medya karşısında yaptığı konuşmalarla ilgili taktik ve yöntemler verdiği, bu çerçevede “bundan sonra çelik gibi bir sinire sahip olmanız lazım, bundan sonraki olaylar içerisinde de son derece sakin olmamız lazım. Eğer böyle olursanız, bunları istediğiniz tarzda tahrik edersiniz, istediğiniz mesajları verebilirsiniz” “bir de tabi bu operasyonu yürütürken bazı tabirlerden kesinlikle kaçınmak gerektiğini düşünüyorum” diyerek kullanılan kelimelere çok dikkat edilmesi gerektiğini söylediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Levent ERSÖZ’ün “bu genel seçimlerden sonra niye bir transfer konusu yapıp ta bir grup oluşturmadınız mecliste” dediği, Cem UZAN’ın da “mümkün olmadı ki” dediği, Levent ERSÖZ’ünde “yani darbeler gelinceye kadar olan dönemde böyle bir milletvekili transfer edipte, Türkiye Cumhuriyetinin yüz karası bir hadise belki ama” dediği, Cem UZAN’ın da Hakkari’den bağımsız milletvekili seçilen birisinin böyle bir iş için bir buçuk milyon dolar para istediğini, parayı sokaktan toplamadığını, bu tür şeyler yapmasının kendisine bir fayda sağlamayacağını, fakat mecliste grup kurmanın başka bir olay olduğunu, bununda çok zor olduğunu, bir yığın servet harcayarak 15 kişi alsa yine grup kuramayacağını söylediği, 

Daha sonra, İsmail YILDIZ’ın yaptığı çalışmalarla  ve AKP’nin Hükümetten indirilmesi için yapılabilecek çalışmalar hakkında bilgiler verdiği, bu çerçevede “belirli operasyonlar yapılırsa AKP’nin oyu aşağıda kalır, ama normal şartlar altında bu seçim cereyan ederse dediğiniz gerçekleşmez tekrar Uzanlar’la uğraşmaya başlarlar dediği, devamında yaptığı araştırmalar sonucu partilerin yerel seçimlerde alabilecekleri oy oranları hakkında bilgi verdikten sonra “yani neticede burada çok kapsamlı bir operasyon yapmak, çok kapsamlı bir senaryoyu hiçbir nokta ihmal etmeden oluşturmak ve oylamak gerekir diye düşünüyorum” dediği,

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde İsmail YILDIZ’ın “Cem UZAN öyle bir şey yapmalı ki hükümet feleğini şaşırmalı. Ne yapabilir? Birincisi; mecliste bir siyasi partiyi tehdit unsuru haline getirebilir….., ikincisi; 368 milletvekili var zaten AKP’nin. Ben bu 368 milletvekilinin 368’i ile de ilgili dosya hazırladım. Ve sorduğumuz soru; AKP’den koparmasınız? Niçin koparsınız? Neden koparsınız? Ne zaman koparsınız? Hangi şartlar altında koparsınız? Ve ne istersiniz? Cevap;280 milletvekili AKP’den tabi ki kopabilirim diyor, bunlar devletle çatışmaya devam ederse, bunlar Türkiye’yi iyi idare edemezse ve ekonomik kriz çıkarsa, Günedoğu ile ilgili baskılar artarsa, Kıbrıs’la ilgili taahhütleri artarsa bu zafiyetlerde kopabiliriz diyor. Yada bir siyası alternatif üretilirse. Bakın bu çok önemli, biz AKP’den kopabiliriz diyor” dediği, bu noktada Levent ERSÖZ söze girerek “zaten onu yaratmağa çalışıyoruz” dediği, devamında İsmail YILDIZ’ın “öncelikle AKP’yi iktidardan uzaklaştırmak hedefleniyor ise bir başka partinin %20-25 oranında alacağı oy AKP’de ki az önce Cem beyin işaret ettiği soru işaretini uyandırabilir milletvekillerinin kafasında, Milletvekillerini tahrik edebilir ve parti değiştirme sürecine gelebilir rahatça” dediği,

Konuşmanın devamında AKP’yi devirmek için neler yapılabileceği hususunun konuşulmaya devam edildiği, bu çerçeveden konuşmaya katılan kişilerin neler yapılabileceğini sorduğu, bunun üzerine İsmail YILDIZ’ın “şu yapılabilir bana göre, AKP’yi belinden veya beyninden vurmak gerekiyor ki sersemlesin. Kamuoyu nezdinde ki desteğini azaltabilmek gerekiyor. Bunu AKP’nin oturmuş olduğu ideolojik tabana yönelik bir taarruzla yapabilirsiniz. Bu ne olabilir?” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “Bakın açıkçası diyor ki; AKPnin gayri milli olduğunu vurgula. Yani ortaya koy, belge ile ortaya koy. Deki Tayip efendi nedir etnik kökeni? Şudur. Efendime söyleyeyim nedir? Bunların yolsuzluğu şudur. Bu gibi somut işleri ortaya atıyorsun değil mi” dediği, İsmail YILDIZ’ında “olabilir, evet yollardan birisi bu” “ikincisi gayri İslami oldukları ortaya konulabilir……, üçüncüsü yine diyoruz ki az önce siz söylediniz, her an ekonomik kriz gelebilir. Bizim yaptığımız çalışmalar da var. Halk şu anda krizi gizli olarak yaşıyor…… böyle bir propaganda yürütülmeli ki burada bunu halk açıkça görebilmeli, günlük yaşantısın da bunu algılayabilmeli….. yine alışılmış bir siyası mücadele ile buradan çıkmak mümkün değil, AKP’yi vurmamız lazım. Öncelikle Tayip beyi vurmamız lazım. Kendisi ile ilgili ne varsa ortaya koyup, Tayip beyi toplumun nezdin de bir defa kesin olarak siyaseti hür olmaktan çıkarmamız gerekiyor” dediği, devamında Cem UZAN’ın gerekirse geri çekilip başka bir partinin mecliste siyasi alternatif olarak yükselmesini sağlaması gerektiğini söylediği, bunun üzerine Cem UZAN’ın “ben bu lafı söyleyeceksiniz diye bekliyordum. Cem UZAN çekil seçimlere girme…..” dediği, İsmail YILDIZ’ın böyle bir şey demediğini fakat Cem UZAN’ın çok farklı bir propaganda ve kampanya yürütmesi gerektiğini söylediğini, bu noktada Levent ERSÖZ’ün söze girerek “şimdi İsmail Beyin daha önce yaptığı çalışmalar var, onu anlatmaya çalışıyor. Bu yapmış olduğu çalışmalardan bir tanesi bu AKP’yi nasıl bölelim. Ciddi anlamda yaptığı çalışmalar var. Ondan yola çıkarak bir takım şeyler anlatmaya çalışıyor” dediği, bunun üzerine Cem UZAN’ın “368’lik bir grubu hayallerle parçalayamazsınız. Parayla da parçalayamazsınız. 10 kişi alsanız ne olacak, öbür 350 devam eder” dediği,

 Levent ERSÖZ’ün “şimdi geçende konuştuk, elinizde ki silahları kaybetmeden, grubu riske etmeden,  onu kaybetmeden, en yakın zamanda anları darbeleyecek tarzda, ha bu darbelemek İsmail Beyin söylemiş olduğu ve yabana atılmayacak konular var. Yani bu adamın gayri milli, İslami konusu, yolsuzluklar konusu, bütün bunları elinizde ki silahlarla ve seçim meydanında çok açık ve net vurarak yaparsınız” dediği, Cem UZAN’ın da “bu konu da en ufak bir endişeniz olmasın. Burada bu adama vurabilecek hangi malzeme bizim elimize ulaşırsa bütün çıplaklığıyla paldır küldür yayınlanacak” dediği, 

Görüşmenin devamında İsmail YILDIZ’ın yine yerel seçim sonuçları ile ilgili değerlendirmeler yaptığı ve bu değerlendirmelerde AKP’nin %54 oranında oy alabileceğini söylemesi üzerine Cem UZAN’ın “PAŞAM, PALETLERİ BİR ÇALIŞTIRSANIZ ASLINDA” dediği ve bir süre sonra Levent ERSÖZ’ün “şimdi kendinize iyi bakın, kılıcınız keskin olsun, öyle diyorum bizim açımızdan, bizimle ilgili konuştuğumuz konulardan hiç şüphe yok onu açık ve net ifade edeyim, özellikle Hayrullah’ın bu konuyu açıklaması son derece yararlı oldu, sizinle bu konuyu da görüşmek açısından da. Biraz evvel söylediğimiz konuda da daha önce konuştuğumuz gibi yükselen trend içerisinde biz ne varsa ve ne gerekiyorsa yaparız. Ama önemli olan grubun, buranın ve sizin ayakta kalmanız, bu zaten Ülkenin ayakta kalması demektir” dediği ve Cem UZAN’la görüşmeye son verip, Cem UZAN’ı yolcu ettikleri, daha sonra Levent ERSÖZ, Hasan Atilla UĞUR ve İsmail YILDIZ’ın konuşmaya devam ettikleri, 

Bu konuşmada Cem UZAN ile yapılan konuşmayı değerlendirdikleri İsmail YILDIZ’ın yaptığı konuşmada Cem UZAN’ın AKP ile anlaştığını düşündüğünü, bu nedenle yeterince muhalefet yapmayacağını öne sürdüğü, Cem UZAN’ın yaptığı davranışların AKP’nin oyunu artırıcı etkilerin yapacağını söylediği, bu nedenle yerel seçimlerde iyi hazırlık yapılması gerektiğini, vatandaşın daha önce yaşadığı mağduriyetlerden dolayı Ankara’da Melik GÖKÇEK’i desteklediğini, sol kazanacağına Melik GÖKÇEK kazansın dediğini, İstanbul’da ki vatandaşların Nurettin SÖZEN dönemi bildiklerinden sol kazanacağına sağcı parti kazansın dediğini söylediği, bu çerçevede “burada yapmaları gereken tek şey var herkesin, Melik GÖKÇEK’in defterine açacak herkes, diyecek ki arkadaş sen bu kadar hizmet yaptım diyorsun, ama bak bu kadar borca sokmuşsun… sen devleti soymuşsun arkadaş, git içerde biraz yat bunun hesabını ver demek” dediği ve yaklaşımlarını benzer şekilde anlatmaya devam ettiği,

Görüşmenin sonunda Levent ERSÖZ’ün “neyse sen bunları bir rapor olarak yaz” dediği anlaşılmıştır.

16 Aralık 2003 tarihli LEVENT ERSÖZ ile TUNCAY ÖZKAN arasında geçen görüşme çözümü içersinde konu ile ilgili bölümde; Görüşmenin sonlarına doğru AKP ile ilgili konuşmaya başladıkları ve bu çerçevede Tuncay ÖZKAN’ın “AKP  KENDİ İÇERİSİNDE ÜÇE DÖRDE BÖLÜNMEK ZORUNDA. Erkan MUMCU’yu, BAŞESGİOĞLU’nu biraz körüklemek lazım. Ben sekiz dokuz ay önce Erkan ile bir görüşme yaptım. Dedim ki Erkan sen çok seviliyorsun, destekleniyorsun, biz seninle çok paslaşacağız. Ben geldim burada Enerji bakanını tehdit ettim. Dedim sayın bakan bu YÖK yasası falan filan böyle yapıyorsunuz. Bunların altından kalkabilecekmisiniz. Ben bunları yayın yapacağım. Bunları göğüsleyebilecek misiniz. Söyle Tayyip’e bunları çeksin, adam bana geri döndü, “gece ben notunuzu ilettim” dedi. Ertesi günü çekti adam, sonra 29 ekim resepsiyonunda “bak görüyor musunuz, dediklerinizi yapıyoruz” dedi, bunlar beni TSK’nın temsilcisi gibi görüyorlar, öyle gördükleri içinde adam TSK BİR DARBE İLE GELİP BENİM KAFAMI UÇURACAKLAR DİYE KORKUYOR, onu öyle görüyor, onun algısı öyle” dediği ,

Tuncay ÖZKAN’ın bu söylemleri ile ilgili yapılan araştırmalarda, bu görüşmeden bir süre sonra yani 2005 yılının Şubat ayı içersinde Erkan MUMCU’nun hem bakanlık görevinden hemde AKP’den istifa ettiği, hemen akabinde de bazı milletvekilinin daha istifa ettiği anlaşılmıştır.

Diğer taraftan Cumhuriyet Çalışma Grubunun sunumları içersinde, “AKP’nin kopmalarla parçalanması gerektiği, AKP bünyesinde daha önceden başka siyasi partiler içerisinde yer almış birçok milletvekilin bulunduğu, bu milletvekillerinin bir kısmının AKP yönetiminden ve mevcut durumdan rahatsız olduğu, bir kısmının da kriz durumunda partiden kopabileceği, bu amaca yönelik krizin suni bir gerilimle kontrollü bir şekilde tırmandırılabileceği” belirtilmiştir.

02-AYIŞIĞI kod adlı darbe planında, ayrılan milletvekillerinin dağılmadan yeni bir grup kurmalarının sağlanmasına ilişkin plan:

Ergenekon terör örgütü şüphelilerinin AKP milletvekillerini analiz edip gruplandırdıktan sonra, istifa ettirebilecekleri milletvekilleri ile görüşmeler yaptıkları ve yapılan bu görüşmeler sonucunda  bazı milletvekillerini AKP’den istifa ettirdikleri anlaşılmıştır.


Yine Cumhuriyet Çalışma Grubu slaytları içerisinde yer alan bilgide , 2004 yılında yapılan yerel seçimler öncesinde ANAP ve DYP’nin AKP’ye karşı birleştirilmesinin planlandığı görülmüştür.

Dolayısıyla tüm bu tespitler birlikte değerlendirildiğinde, bir kısım milletvekillerinin istifalarının tesadüf olmadığı,  Ergenekon terör örgütünün kontrolü ve yönlendirmelerinin bulunduğu, bu çerçevede Tuncay ÖZKAN ve diğer şüphelilerin girişimlerinin söz konusu olduğu anlaşılmaktadır.

03-AYIŞIĞI kod adlı darbe planında, harekete katılan bütün milletvekillerinin teknik takip altında tutulması planlanmıştır.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden milletvekillerinin teknik takip altına alındığına dair bir şey elde edilememişsede, şüphelilerin darbe planlarının yürürlüğe konulduğu dönemde AKP’li bazı kişilere ve bir kısım gazetecilere yönelik teknik takip çalışmaları yaptıkları tespit edilmiştir.

Şüpheli Şener ERUYGUR’dan elegeçirilen 13 nolu CD’de, “İ.MELİH GÖKÇEKİN DİNLEMME METNİ” isimli power point dosyası içersinde, Melih GÖKÇEK, Cüneyt ÜLSEVER ve Nuray BAŞARAN’a ait dinleme kayıtlarının çözümlerinin olduğu tespit edilmiştir.

Dolayısıyla şüphelilerden ele geçirilen bu veriler darbe planları ile birlikte değerlendirildiğinde, şüphelilerin o dönemde darbe planları çerçevesinde belirledikleri şahıslara yönelik olarak teknik takip ve dinleme yaptıkları anlaşılmıştır.

Dönemin Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet SEZER’İN görevini sürdürmesi için,  mevcut gelişmelere karşı şahsi değerlendirmelerinin alınmasına ilişkin plan:

Mustafa BALBAY’dan ele geçirilen günlüklere bakıldığında, bu planın adım adım gerçekleştirildiği ve örgütün yönetici kadrosundaki İlhan SELÇUK ve Mustafa BALBAY’ın sık sık Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet SEZER’i hem de randevusuz ziyaret ederek mevcut gelişmelerle ilgili değerlendirmelerini aldıkları görülmüştür.

Mustafa BALBAY’ın bilgisayarında ele geçirilen günlüklerden, Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet SEZER ile yaptıkları görüşme notlarından birkaç örnek vermek gerekirse;


“GUN0902.TXT” isimli dosya içerisinde; “10 Eylül salı saat 14.30 Cumhurbaşkanı ile görüşme” başlığı altında, “Tam 14.30'da kabul etti. Planlanan yarım saatti. Ucu açık bırakıldığı için 80 dakika sürdü. Daha başlangıçta, İlhan bey, böyle yazılı randevu başvurularına gerek yok. Siz Ankara'ya gelince haber verin, mutlaka zaman ayırırız' dedi. 

İS- Size medya dünyasında olup bitenleri anlatalım diye geldik. Yeni bir dağıtım şirketi kuruldu. Turgay CİNER, Karamehmet, kendilerini savunmak için bu sektöre girdiler. Başarı kazanacaklar. Biz de onlarla aynı cephede olduk  

ANS- Tekel'in kırılması iyi olur. Böyle şey olmaz.  

İS- Tabii basın 4. güç. düzenli olmalı  

ASN- Valla İlhan bey birinci güç. O hale geldi. Ama güvenilirliği kalmadı. Ben bana gelen tepkilerden biliyorum. İnanın toplum her şeyin farkında.  

İS- Burada Sabah'ın yaşaması için, Karamemet için önemli olan BDDK'nin çalışma biçimi. Eğer, ver paramı diye boğarsa, bu iş tutmaz. Kötü olur. Orada çalışanlar da. Eğer öyle yapmaz da şans tanırsa, o zaman iş değişir.  

ANS- BENİM YAPABİLECEK BİR ŞEYİM VARSA, SÖYLEYİN..  

         İS- Yok, siz en üst katlarda bir kişi olarak gelişmeleri izliyorsunuz, izleyin yeter. Sizi bilgilendirmeye geldik  

             İS- Seçimleri nasıl görüyorsunuz  

         ANS- Yapılmalı. Artık geri dönüş olmaz. Ben er geç topun bana geleceğini tahmin ediyordum ama, bu kadar erken geleceğini tahmin etmiyordum.  

             İS- Ben seçimi istemiyorum. Herkes Ampul Partisine çalışıyor. Böyle şey olur mu  

           ANS- Ama seçimin olmaması daha zararlı olur. İleride inşaallah, demokrasi mi laiklik mi ikileminde kalmayız..  

             İS- Bu parlamento ülkeye faşizmi getirir.  

        ANS- Her şeye rağmen parlamenter sistemden umudu yitirmemek gerekiyor. Laiklik konusu çok önemli. Bu imam hatiplere kızların alınmaması olayını hala çözemediler. Ben bunu yasayla halledin dedim, yapamıyorlar. Çekiniyorlar. Kızların imam hatipe girmesini yıllar önce bir velinin Danıştay'a başvurmasıyla sağlamışlar..” şeklinde ifadelerin yer aldığı tespit edilmiştir.

“GUN0301.TXT” isimli dosya içersinde; 28 Ocak 2003 günü yapıldığı anlaşılan görüşme ile ilgili “28.1.0 sal” başlığı altında, “Cumhurbaşkanı ile görüşme... 15.35-16.55 arası. Randevu 15.40'ta idi. gelir gelmez hemen aldılar. Bu yüzden 5 dakika erken başlamış oldu. Bizden önce ANAP Genel Başkanı Ali Talip ÖZDEMİR'le randevusu vardı. 30 dakikayı geçmiyordu..bize ucu açık randevu verdi... istesek daha da kalabilirdik..

İlhan abi devlet hizmetini çok iyi yaptığını, üstüne CB. görevinin de iyi gittiğini söyledi. CB, yok dedi bu kadarı fazla oldu. Aslında bu fazla oldu. İşte verildi görev yapıyoruz. 3 yıl 5 yıl yapacağız... İlhan abi, belki devamı olur deyince de, kesinlikle başka bir görev almayacağını söyledi.. Karşılıklı gülüşmeler..

AKP: bunlar tam takiyeci. Bana geliyorlar, sayın cumhurbaşkanım çok haklısınız diyorlar, biz de inanmış gibi yapıyoruz. Abdullah GÜL geldi. Açıkça söyledim, bakın dedim, değil 363, 550 kişiyle gelseniz dahi yapamayacağınız şeyler var. Bunu unutmayın. Devlet çarkını olumsuz etkilemeyin, dedim. Dikkatle dinledi ama, yine bildiklerini yapıyorlar 

Kadrolaşma konusunda çok dikkatli hareket ediyorum. Ne yapıyorum? En az kötü olanı tercih ediyorum. Yapabildiğimiz o. Birini alacaklar yerine gelen kişinin kim olduğunu ayrıntılı olarak inceletiyorum. Bilgiler geliyor, hakkında olumsuz bir şey varsa olmaz diyorum. Bundan hiç kuşkunuz olmasın. Bunda sonuna kadar direneceğim. Burası o konuda sağlam duruyor...(ben kuşkucu gibi bakınca) kesinlikle sağlam. Kuşkunuz olmasın..

CHP: CHP malesef dolduramıyor. başarısız bence.. Zaten bu ortamda aldığı oy da başarısız. Genç Parti kadar olamıyorlar.  

MEDYA: İlhan abi anlattı. Cukurova, Ciner... Çok dikkatli olun. Sözleşme yaparsınız ama, öyle bir inceliği olur ki, kritik bir anda işin içinden çıkamazsınız. Buna dikkat edin. Ben ne hukuki anlaşmalar gördüm. Çok sağlam gibi duruyor ama, bakıyorsunuz iş içinden çıkılmaz hale gelmiş

Anayasa Mahkemesi: Sayın Balbay pazar günkü yazınız çok ağırdı. Yargının bu hale gelmesini istemezdim. Eğer bunlarla ben karşı karşıya kalsam o gün istifa ederdim.

Görüşme sonrasında Show TV binasında Karamehmet ve kurmayı Osman BERKMEN'le görüşmeye gittik. Bana, sen de gel, adam görsünler' dedi. 10 dakika kaldım. Karamehmet ilginç bir kişi. Mutevazı oturuyor. BDDK ile anlaşma olursa, işlerine bakacaklarını söyledi. Irak'ta petrol sahaları varmış... Boğazın yerine geçecek bir boru hattı düşünüyorlarmış. Gemi alıp satacaklarmış... Medyada  ilerleyeceklermiş..” şeklindeki ifadelerin kaydedildiği belirlenmiştir.

“GUNAR.TXT” isimli dosya içerisinde; 19 Aralık 2003 günü yapıldığı anlaşılan görüşme ile ilgili, “19 Aralık Cuma günü saat 15.00'de Köşke gidiş.” Başlığı altında, “Bu kez 5 nolu kapının hemen karşısındaki girişten girdik avizeli büyük salondan küçük bekleme salonuna geçtik. Belki 10. kezdir geliyorum buraya. En çok Sezer dönemi. 3-4 kez Demirel döneminde gelmiştim. duvarlardaki resimler değişmiş. Atatürk sigara içerken beyaz pantolon şık takım bir duvarda,ötekinde Türkiye haritası.  

Görüşmede önce sağlık konuşuldu. 10 dakika kadar. Bel fıtığı. Doktorlar 2 yıl önce, karın kaslarının güçsüz olduğunu, bu yüzden tüm ağırlığı belinin çektiğini kendi aralarında konuşup bel fıtığı olabilir demişler 29 Ekim ve 10 Kasım döneminde çok kötüymüş. Doktorlar çıkma, birkaç adımdan fazla atmaman gerekir demişler ama o ölsem çıkmam gerekir. Bu iki gün çok önemli demiş ilaçla iyileşebileceği bir süreçteymiş. Konya şeyi aruz a bu yüzden gidememiş   

Medya: ben size söylemiştim Sayın SELÇUK, tartışma daha da hızlanacak diye. Bakın öyle oldu. Bence daha da hızlanacak. Acımasızlaşacak. Bu medyayla doğru dürüst konular tartışılamaz.

Hükümet: ben gerekli uyarıyı yapıyorum. Ama bakıyorum yetersiz kalıyor. Bakanlar geldiğinde tek tek konuşuyoruz yine öyle.  

YAPTIKLARI REJİMİ TEHLİKEYE SOKUYOR. BUNU SÖYLÜYOR MUSUNUZ

Söylüyorum ama, anlamıyorlar  

ANLAYACAKLARI ŞEKİLDE SÖYLEMELİ BELKİ 

Evet gerekirse daha uygun dille söylenebilir. İşte bu dönemi en az hasarla atlatmak lazım. En önemlisi bu bence. Çok zarar vermekte oldukları kesin. Ama bunları biçtiniz mi alttan daha güçlü geliyorlar. Geçmişte de böyle oldu. O yüzden halk bunları bir görsün. Bunu beklemek lazım. Ekonomi iyi diyorlar ya aslında öyle değil. Ben konuşuyorum. Alt düzey esnafa yansıyan olumlu bir şey yok aslında.  

ASKERİ TEDİRGİN GÖRDÜK.  

Evet öyle.. Huzursuzlar. Tümü huzursuz... Hep söylüyorum bunları halk görmeli. Bunlar yıpranmadan yapılacak bir şey sonuç vermez. İstenen sonucu vermez.

YOLSUZLUKLA MÜCADELE... Bunların yolsuzlukla mücadele ettiği yok edeceği yok. Bakın Vakıfbank olayı.. Doğan Grubu borcunu ödemiş gibi yapıyor, sonra yeniden kredi çekiyor. Kağıt üzerinde oluyor her şey... Onun durumu da iyi değil İş Bankası da iyi gitmiyor... O çoçuk başarılı biri değil, Ersin ÖZİNCE... Onu oradan almaları lazım.” şeklinde notların olduğu görülmüştür.

“GUNOC05.TXT” isimli dosya içerisinde; 5 Ocak 2005 günü yapıldığı anlaşılan görüşme ile ilgili, “5 Ocak Çarşamba Cumhurbaşkanı SEZER ile görüşme. 16.30- 18.15 arası.” Başlığı altında, “Girerken tam Tayyip'in uğurlanmasından dönüyormuş, bizi gördü. Yolunu değiştirdi. Karşılayıp içeri aldı. Ortadaki parlak bölümden tam solumuzdaki makam bölümüne geçtik. Yine beyaz çiçekler her tarafta... Kırmızı ağırlıklı masa sandalye... Arkada atanın ellerini bağlamış smokinli fotoğrafı... Biz girişin sağ tarafında her zamanki yerimize oturduk. İlk kez özel kalem müdürü yoktu.  

İS, medyayı açtı: biz kuşatmayı yardık. Daha dik geliyoruz size. Vakıf her şeye hakim. 

Erdoğan gelip yurt gezisine çıkalım demiş kabul etmemiş. Erdoğan, AB dönüşü hemen C.tesi randevu istemiş ertesi gün demiş Başbakanlık Müsteşarı densizce CB ye mektup yazmış., o da makama dahi sunulmadan iade edildiğini söyleyin demiş. Mektup, CB'ye atamaları yapmanız gerekir içeriyormuş. Ecevit'le 61'de çekilmiş resimi gösterdi. İnönü, Sezer, Ecevit. Albay çekmiş... O dönem Yüzbaşıymış.” şeklinde notların yer aldığı tespit edilmiştir.

“GUNMAR05.TXT” isimli dosya içerisinde; 23 mart 2005 günü yapıldığı anlaşılan görüşme ile ilgili ““23 Mart Çarşamba saat 11.00 Cumhurbaşkanı ile görüşme.” Başlığı altında, “Camlı sehpaların üzerinde güzel çini vazolar konmuş... Duvarda Türkiye haritası ve Atatürk'ün beyaz pantolonla Yalova'daki fotoğrafı. Sermet ATACANLI ile birlikte girdik... Yine sade oda... İki halı... Duvarda atanın dizlerine kadar siyah fraglı fotoğrafı, kırmızı koltukta sırtlık...koltuklar kremit kırmızı... Çiçekler her zamanki gibi beyaz tonlarında... Kalın yapraklı altlıklar var... dipteki sehpada çok fişli telefon.  

İS- sizi çok iyi gördüm. Tahtaya vuralım... Türkiye'ye lazımsınız  

ANS- biraz rahatsızım. Sayın Balbay biliyor. Ama benden önce cumhuriyet'in sağlığı önemli. Haberleri okudum. Birgün başlattı. Radikal sürdürdü. Siz pazar günü yazdınız.  

İS- Gazetenin 157 ortağı var. Ciner, Karamehmet, Aydın Doğan... 300 bin dolarlık hisse alacaktı 50 bin dolar yatırdı, üstünü yatırmadı. Olursa hisse alacak, başka bir şey değil.  

ANS- Sadece hisse alacaksa sorun değil. İlk Tercümanda malvarlığı çıktı. Bakalım bunun altından ne çıkacak dedim. Öyle ya durup dururken... Anlaşılan sizin görüşmelerden haberdar olmuşlar.  

İS- O da olabilir. Ama biz bunlara aldırmıyoruz. İki tip sendikacı var. Biri işini bilen, cevval, sendikasını büyüten öteki kendi iç kavgalarına giren ve sendikasını neredeyse yok eden... Aydın DOĞAN zaten Radikal'i bizi yok etmek için çıkardı.  

ANS- siz vakıf yapısını sağlam kurduktan sonra sorun yok.  

İS- vakıf sağlam. ama vakfı gelecek nesillere nasıl taşıyacağız ona bakıyoruz. Vakıfta 12 kişi var. Sadece bir kişi aileden. Ötekiler bizim genç arkadaşlarımız. Biraz iş alemini bilen insanlar koysak diyoruz.  

ANS- vakfın şu anda durumunda bir sorun yok, değil mi 

İS- yok. Vakıf sağlam.  

ANS- Erinç YELDAN geldi değil mi yeni... Taner BERKSOY neden ayrıldı.  

İS- Yeldan'a sert bir yazı yazdı. Koyamazdık. Ayrılırken de öncelikli olarak Cumhuriyet'in sağlığı önemli' dedi  

İS- Türkiye zor bir eşikte, kuşatma altında nasıl görüyorsunuz.

Edelman haddini bilmez bir adam..Rice'a biz ulusal çıkarlarımıza bakarız. Çakışırsa işbirliği yaparız dedim. Susarak dinledi.  

Bayrak'ta keşke ulusu da sağduyuya çağırsaydı

Bunlar kendilerine de yalan söylüyorlar.  

Suriye'ye ölsem gideceğim. Ekonomi dışındaki sorunları aşarız..Rusya ile  iyi ilişkiler şart. AB iyi olsa bile.  

Atilla KOÇ atanması. Beşir yine MEB... gitti 40-50 dk. Gül’le görüştü.

İş adamları bana hükumetten yakınıyor, Sabancı falan... Dışarıda övüyor. Korkuyorlar. hepsinin bir şeyi var..  

Vekaleten atama öyle değil. 4 sayfalık bir mektup yazdım. 4 bin atamadan durumların ne olduğunu tek tek yazdım. Vekaleten olmazları yazdım. Devletin arşivinde bulunsun” şeklinde notların bulunduğu tespit edilmiştir.

YAKAMOZ KOD İSİMLİ DARBE PLANI

1-TSK’NIN YENİDEN DÜZENLENMESİ

2-SİVİL İDARENİN YENİDEN DÜZENLENMESİ

3-DIŞ DÜNYAYLA İLİŞKİLERİN YENİDEN DÜZENLENMESİ

Bir takım faaliyetlerinin olduğu ve bu faaliyetlerin gerçekleştirilmesi için neler yapılması gerektiği, yapılan eylemler karşısında ne gibi tepkiler gelebileceği ve gelen tepkiler karşısında da neler yapılacağı ayrıntılı bir şekilde belirlendiği görülmüştür.

1-TSK’NIN YENİDEN DÜZENLENMESİ:

Bu başlık altında bir LİDER belirlendiği ve lidere bağlı “Danışmanlar-Adli/İdari/Mali/Siyasi” ve “Ayışığı Darbesini Planlayan ve Uygulayacak Olan Kadro” olduğu, yine liderin altında, Kara Kuvvetleri Komutanlığı, Hava Kuvvetleri Komutanlığı, Deniz Kuvvetleri Komutanlığı, Jandarma Genel Komutanlığı ve Cumhurbaşkanlığı Muhafız Alay Komutanlığının olduğu, bu komutanlıkların altında ise “Karargah Çalışması Yapanlar” ve “Karargah Çalışmasını uygulayanlar” şeklinde bir yapılanmanın yer aldığı bir şemanın olduğu görülmüştür.

Devamında, Kuvvet Komutanlarının isimlerinin yazdığı ve isimlerin etrafının karelerle çerçeve içerisine alındığı, fakat Kara Kuvvetleri Komutanı Aytaç YALMAN ile Deniz Kuvvetleri Komutanını Özden ÖRNEK’in isimlerinin kesik çizgilerle kare içerisine alındığı, devamında Kara Kuvvetleri Komutanına bağlı olarak 1. Ordu, 2. Ordu, 3. Ordu ve Ege Ordu komutanlıklarının çizgilerle kare içersine alınarak belirtildiği, yine burada da 1. Ordu ve 2. Ordu komutanlıklarının kesik çizgilerle kare içersine alındığı, 

1. ordu Komutanı kutusunun altına “ORG. Yaşar BÜYÜKANIT etkisiz hale getirilince onun yerine 1. Orduya Komuta edecek Korgeneral” yazdığı, 2. Ordu kutusunun altında ise “ORG. Fevzi TÜRKERİ etkisiz hale getirilince onun yerine 2. Orduya komuta edecek Korgeneral” yazdığı görülmüştür.

Kesik çizgilerin, o makamda bulunan kişilere yeteri kadar güvenmediklerini göstermektedir.

2-SİVİL İDARENİN YENİDEN DÜZENLENMESİ:

“YÜRÜTME ERKİNİ KULLANANLAR, YASAMA ERKİNİ KULLANANLAR, YARGI ERKİNİ KULLANANLAR” başlıkları altında düzenlendiği,

“YÜRÜTME ERKİNİ KULLANANLAR” başlığı altında, “Cumhurbaşkanı ve yanına 7 kişilik grup” , hemen altında “Cumhurbaşkanına Bağlı Bakanlar Kurulu” onun altında ise “Görüşmelerin gizlilik içinde yürütülmesi ve kadroların oluşturulması/ tsk” “diğer/sivil idare” “yerel yöneticiler (5 kişi)” “siteler” ,

“YASAMA ERKİNİ KULLANANLAR” başlığı altında ise, “Seçimlerde %10 barajının devam etmesi ve nisbi temsilin esas alınması için bir çalışma yapılması” ,hemen altında ise “ANAYASA? YASALAR? CUMHURİYET ? KİTAP ?” ,

“YARGI ERKİNİ KULLANANLAR” başlığı altında ise “Mevcut Sistem” , hemen altında ise “ATILACAKLAR ? KADROYA ALINACAKLAR ?” ibaresinin yazılı olduğu görülmüştür.

“YAKAMOZ” Kod adlı darbe planının bundan sonraki bölümünde, “DİREKTİFLER” ana başlığı altında, “PLANLAMA”, “ÜST KADEMENİN ŞEKİLLENDİRİLMESİ” “ZAMANIN KULLANIMI” “GELİŞECEK OLAYLAR” ve “GELİŞTİRİLECEK OLAYLAR” alt başlıklarının oluşturulduğu tespit edilmiştir.

“PLANLAMA” başlığı altında,

Direktif

Maksat

Hücre yapılanması

Katılacak birliklerin belirlenmesi

Bu birliklere sorumluluk bölgelerinin tahsisi

Sivil idare ve TSK’da kontrol altına alınacak kişi bina ve tesislerin listeler halinde belirlenmesi

Tasfiye edileceklerin alınması, muhafazası ve sorgulanmalarının planlanması

Mülki idareler ve yerel yönetimlerle ilgili hazırlık yapılması

Mahkemelerden hareketi destekleyeceklerle karşı olanların belirlenmesi 

İrtibatların denetleme ziyaretleri esnasında yüz yüze görüşmeler şeklinde yürütülmesi,

“ÜST KADEMENİN ŞEKİLLENDİRİLMESİ” başlığı altında;

En üst düzeydeki konseyin (Lider ve yardımcıları) belirlenmesi

Danışmanların belirlenmesi: Yargı, Yürütme, Ekonomi, ?(Konuşan)

Güçlüler: 

Karargah çalışmasını yapanlar hücresi, 

İç ve dış karargah çalışmasını uygulayan hücreler 

1 ve 2 .Ordu Komutanlarının bypas edilmesi için Kurmay Başkanlarının seçilmesi, 

Çalışkan ve tembellerin belirlenmesi, ?

CUMHURBAŞKANLIĞI Muhafız Alayının ve Genelkurmay başkanının evinin kontrol etkinliğinin sağlanması,

“ZAMANIN KULLANIMI” başlığı altında,

Ay ışığı kapsamında ilkbahar sonuna kadar gelinmesi gereken aşama;

TBMM’nin düzenlenmesi, 

Başbakan ERDOĞAN’ın inisiyatifi kaybetmesi,

Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün istifa ettirilmesi,

Buna paralel olarak Yakamoz’un uygulanması

Aksi halde ilkyaz’da Yakamoz varsayımları: 

Genel Kurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK yerinde, 

Başbakan ERDOĞAN ile Genelkurmay Başkanı ÖZKÖK işbirliği içerisinde,

AYIŞIĞI hereket kadrosunun dağıtılması/emekli edilme teşebbüsü, 

Bütçe ve kamuoyunda kaos ortamı.

“GELİŞECEK OLAYLAR” başlığı altında

Genelkurmay başkanı Özkök ve bağlılarının karşı atağı

Darbeci ekibin dağıtılması (emekli edilmesi)

Özel kuvvetlerin kullanılması

Başbakan Recep Tayyip ERDOĞAN’ın karşı atağı

Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK ile işbirliğine girmesi

Basın yayın organlarının kullanması

Emniyet Genel Müdürlüğü ve Milli İstihbarat teşkilatının kullanması

Genel karşı ataklar

Bütçede ve piyasalarda kaos ortamı ve manipülasyonlar 

Karşı sivil toplumda patlamalar

AB ve ABD’nin diplomatik karşı atağı

“GELİŞTİRİLECEK OLAYLAR” başlığı altında, 

Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün emekliye ayrılması için:

Doğrudan girişim: 3 Kuvvet Komutanı ve J.Genel Komutanının ziyaret ederek doğrudan istifaya zorlamaları

Dolaylı girişim: Orgeneral seviyesindeki General ve Amirallerin  topluca imzalı açık mektuplarının Genelkurmay Başkanına verilmesi

Gri girişim : TSK mensuplarının yazılı ve imzalı açık mektuplarının kuvvet komutanları tarafından Genelkurmay Başkanına verilmesi 

Siyah girişim : TSK mensupları ve sivillerin dışardan çekil baskısı yapması 

Milletvekillerinin dağıtılması/ iktidar partisinden ayrılmaları

Kuvvet komutanlarının uyarı ve açıklamalar yapması

TSK dışından aydınların, yüksek öğretim üyelerinin ve sendikalarının kamuoyu baskısı yapması,

Şeklinde planlamanın yapıldığı anlaşılmıştır.

“YAKAMOZ” Kod adlı darbe planının bundan sonraki bölümünde, “TEPKİLER/TEDBİRLER” başlığı altında, “BÜTÇENİN/PİYASALARIN SEYRİNİN DEVAM ETTİRİLMESİ” ve “İÇ VE DIŞ TEPKİLERİN ŞEKİLLENDİRİLMESİ” alt başlıkların olduğu, “BÜTÇENİN/PİYASALARIN SEYRİNİN DEVAM ETTİRİLMESİ” başlığının hemen altında da “BÜTÇENİN AY IŞIĞI’NA YÖNELİK TEPKİLERDEN KORUNMASI” alt başlığının olduğu, “İÇ VE DIŞ TEPKİLERİN ŞEKİLLENDİRİLMESİ” başlığı altında “AB” “ABD” ve “İÇ TEPKİLER” başlıklarının olduğu görülmüştür.

“BÜTÇENİN AY IŞIĞI’NA YÖNELİK TEPKİLERDEN KORUNMASI” başlığı altında, 

“YAPILACAKLAR”

01-Bütçeye yön veren kurum ve kuruşların, yöneticilerin ve uzmanların tespit edilmesi ve bunların kontrol altında tutulması,

02-Bütçe göstergelerinde olumsuz gelişmeleri maniple edenlerin görevden uzaklaştırılmaları.

“MUHTEMEL TEPKİLER”

Maniplasyonlarla borsanın düşürülmesi, döviz ve faizlerin yükseltilmesi,

Medyayı kullanarak “Enis ÖKSÜZ kampanyası”na benzer bir baskı ile kamuoyunun tahrik edilmesi.

“TEPKİLERE TEDBİRLER”

Basın yayın organları ve kuruluşlarının (TÜSİAD ve benzeri) olumlu mesajlar vermesi,

AYIŞIĞININ kamuoyunun ekonomisinin geliştirilmesi amaçlı olduğunun söylemlere taşınması

Ekonomi göstergelerine yönelik olumsuz maniplasyon yapanlara “işlem” yapılması

Aydın DOĞAN’ın çizgisini değiştirmesi için baskı yapılması, aksi halde işlem yapılması 

Basın yayın kuruluşları ile ekonomi çevrelerine aracılar kullanarak “umut” ve/veya “gözdağı” verilmesi,

Hususlarının geliştirilen plan içerisinde yer aldığı belirlenmiştir.

“ABD’NİN TEPKİLERİNİN KONTROL ALTINDA TUTULMASI” başlığı altında ise;

“YAPILACAKLAR”

01-Irak’ta ABD’ye karşı verilen direnişin AYIŞIĞI kadrosuna bağımlı olarak açıklamalar yapanların ve Milletvekillerinin demeçleri ve diğer argümanlarla desteklenmesi,

02-Menlere yapılan haksızlıklar ve kirlilerin ihanet ve işbirlikçiliklerinin medya ve kamuoyuna taşınması,

03-Genelkurmay Başkanına yönelik “ya çekil ya çekil” baskısı yapılması,

04-“Sarı” ile “Adamı”nın ajanlığının deşifre edilmesi, üniversite gençliğinin eyleme sevk edilmesi,

05-Cami ve benzer yerlerdeki eylemlerin ABD’ye karşı kullanılması,

“MUHTEMEL TEPKİLER”(GENELKURMAY BAŞKANI OLABİLİR)

Yalnız veya Avrupa Birliği ile birlikte;

Başbakanı maniple ederek “YELTSİN”leştirebilir,

Darbeye karşı direniş gösterebilir, 

Kontrolu altındaki iç dinamikleri kullanarak halkın reaksiyon hareketlerini örgütleyebilir,

Ekonomiyi kriz ve kaosa sürükleyebilir,

YAKAMOZ’u kaçınılmaz yapabilir.

“TEPKİLERE TEDBİRLER”

Medyanın, gençliğin, Üniversite ve Sendikaların ABD emperyalizmine karşı harekete geçirilmesi,

ABD’ye yönelik T.C. Devleti ve Irak merkezli tel’in mitinglerinin düzenlenmesi açıklamaların yapılması,

“AVRUPA BİRLİĞİNİN TEPKİLERİNİN KONTROL ALTINDA TUTULMASI” başlığı altında,

YAPILACAKLAR

AB’nin ikiyüzlülüğünün kamuoyuna anlatılmasına devam edilmesi,

ABD ve AB karşıtı mitinglerinin düzenlenmesi

MUHTEMEL TEPKİLER

ABD’nin tepkilerine ortak olabilir,

ABD’den bağımsız olarak benzer tepkiler gösterebilir,

AB’nin mekanizmalarını kullanarak bütçe/mali piyasa ile ilgili yaptırımları gerçekleştirebilir,

TEPKİLERE TEDBİRLER

Kamuoyunun, AB’nin ikiyüzlülüğüne ve sevr antlaşması kaynaklı  dayatmalarına karşı kuvvet komutanlarının, üst düzey sivil toplum örgütlerinin, aydınların ve iktidar partisinden ayrılan milletvekillerinin açıklamaları ile yönlendirilmesi,

Sendika ve Üniversite gençliğinin eylemli gösterilerinin organize edilmesi,

“İÇ TEPKİLERİN KONTROL ALTINDA TUTULMASI” başlığı altında;

“YAPILACAKLAR” 

Yerel yöneticilerin organizasyonu, “Vali”, “Belediye Başkanı” ve “Kaymakam”ların tespiti,

Milli İstihbarat Teskilatı ve Emniyet Genel Müdürlüğünün yönetim yapısının analiz edilmesi, kadrodaki darbe yanlısı olanlarla darbe karşıtı olanların tespit edilmesi,

Darbe karşıtlarının görevden uzaklaştırılarak söz konusu kurumların kontrol altına alınması,

MUHTEMEL TEPKİLER

Milli İstihbarat Teşkilatı ve Emniyet Genel Müdürlüğünün aktif bir şekilde karşı herekat için kullanılması,

Milli İstihbarat Teşkilatı ve Emniyet Genel Müdürlüğünün AYIŞIĞI hareketine ve kadrosuna yönelik operasyonlar düzenlenmesi,

TEPKİLERE TEDBİRLER

İllerde bulunan Milli İstihbarat Teşkilatı Başkanları ile İl Emniyet Müdürlerinin yeniden yapılandırılması için tespit ve temaslarda bulunulması, 

AY IŞIĞI hareketinin milliyetçilik tabanı üzerine inşa edilmesi, 

Ayrılanların alternatif (ayışığı hareketi ve kadrosu güdümünde) bir yapılanma içine girmesi; 

Alternatif siyasi partinin başına Namık Kemal ZEYBEK, Ahmet Vefik ALP veya uygun bir kişinin (Ümit ÖZDAĞ) hazırlanması,

Hususlarının detaylı olarak planlandığı anlaşılmıştır.

YAKAMOZ” Kod adlı darbe planının bundan sonraki bölümünde, AYIŞIĞI ve YAKAMOZ kod adlı darbe planlarının fayda ve mahzurları anlatılmış, devamında da Alternatif hal tarzları ve kırılma noktaları belirtilmiştir

YAKAMOZ” Kod adlı darbe planının bundan sonraki bölümünde ise,

“KULLANILACAK ARGÜMANLAR” başlığı altında, 

“GENELKURMAY BAŞKANI’NA KARŞI”

Laik T.C Devletini satıyor

Men’leri kirli’lere karşı korumuyor

TSK’nın bekasal etkinliğini bitiriyor

İrticai faaliyetleri destekliyor.

 BAŞBAKAN’A KARŞI

01-Kişisel yetersizlikleri

02-Yolsuzlukları

03-ABD ve AB’YE sempati duyması 

04-Gece (ailevi/kişisel) hayatı

05-İrticai faaliyetleri desteklemesi

06-TSK’nın içerisinde üst komuta kademelerinde yer alan AYIŞIĞI hareketinde kadrosunu değiştirmesi

07-Anayasa ve yasalarda değişiklikler yapması

Hususları detaylandırılmak suretiyle ,uygulanacak stratejinin belirlendiği tespit edilmiştir.

YAKAMOZ KOD İSİMLİ DARBE PLANIN UYGULAMAYA KONULMASI

Yakamoz kod adlı darbe planında TSK’nın yeniden düzenlenmesi gerektiği planlanmıştır.

Bu planın ne şekilde hayata geçirileceğinin, darbe sunumları içerisinde açıkça belirtildiği ve darbe sonrası komuta kademesi ve TSK içerisindeki yapılanmanın açıkça anlatıldığı görülmüştür.

Yakamoz kod adlı darbe planında sivil idarenin yeniden düzenlenmesi gerektiği planlanmıştır.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, darbe planlayıcılarının sivil idarenin yeniden düzenlenmesini, Yasama, Yürütme ve Yargı olmak üzere üç ayrı başlık altında değerlendirdikleri ve bu çerçevede planlar yaptıkları görülmüştür.

Darbe sunumları içerisinde, “Yasama erkini kullananlar”, “Yürütme erkini kullananlar” ve “Yargı erkini kullananlar” başlıkları altında, görev alacak kişilerle ilgili düzenlemeler yapılmışsa da, gizliliğe riayet edilerek bizzat isimlerin belirtilmediği, fakat “Atılacaklar” “Kadroya alınacaklar” şeklinde ifadelerle darbe sonrası yapılacak değişikliklerin açıkça anlatıldığı  görülmüştür.

Diğer taraftan soruşturma kapsamında başta Şener ERUYGUR, Hurşit TOLON, İsmail YILDIZ ve Ergün POYRAZ gibi şüphelilerden ele geçirilen fişleme bilgilerine bakıldığında tüm bu çalışmaların darbe planları çerçevesinde yapıldığı, yani Ergenekon terör örgütünün amaç ve hedefleri doğrultusunda çalışmayacak olan kamu görevlilerinin irtica ve benzer yakıştırmalarla fişlendiği, öte yandan da örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda faaliyet gösterecek kişilerin ise “ulusalcılar” adı altında fişlendiği, diğer taraftandan örgütün kullanabileceği kilerle ilgili olarakta “irtibat var” “yardımcı oluyor” “işbirliğine açık” “kontrol edilebilir” ve “kullanılmaya müsait” şeklinde ,kişilerin durumlarının örgüt açısından değerlendirildiği ve kişisel verileri kaydederek fişlendikleri anlaşılmıştır.

Ayrıca,  Şener ERUYGUR ve Hurşit TOLON olmak üzere bir kısım şüpheliler tarafından, AKP iktidarı döneminde atanan tüm bürokrat ve kamu görevlilerinin atamalarının takip edildiği, bu atama listelerinin saklandığı, bu listelerdeki sayılara bakıldığında neredeyse değişik makamlarda görev yapan binlerce kamu görevlisinin olduğu, yine fişleme bilgilerine bakıldığında aynı şekilde binlerce kişinin hukuka aykırı bir şekilde kişisel verilerinin kaydedilerek fişlendiği tespit edilmiştir.

Dolayısıyla binlerle ifade edilebilecek kadar çok sayıda olan kamu görevlilerinin kişisel verilerinin hukuka aykırı bir şekilde saklanmasının ve atamalarının takip edilmesinin örgütün amaçları doğrultusunda  ve darbe planları çerçevesinde, darbe sonrası sivil idarenin düzenlenmesinde kullanılmak amacıyla yapıldığı anlaşılmaktadır.

BÜTÇENİN AY IŞIĞI’NA YÖNELİK TEPKİLERDEN KORUNMASI İÇİN,  “Bütçeye yön veren kurum ve kuruşların, yöneticilerin ve uzmanların tespit edilmesi ve bunların kontrol altında tutulması” ve “Basın yayın organları ve kuruluşlarının (TÜSİAD ve benzeri) olumlu mesajlar vermesi” faaliyetlerinin, darbe gerçekleştirildikten sonra yapılacak faaliyetler olduğu, fakat Aydın DOĞAN’ın çizgisinin değiştirmemesi için baskı yapılması ve Basın yayın kuruluşları ile ekonomi çevrelerine gözdağı verilmesi faaliyetlerinin darbe öncesi uygulamaya konulacak faaliyetler kapsamında  bulunduğu anlaşılmaktadır.

İÇ TEPKİLERİN KONTROL ALTINDA TUTULMASI İÇİN,

01-YEREL YÖNETİCİLERİN ORGANİZASYONU, “VALİ”, “BELEDİYE BAŞKANI” VE “KAYMAKAM”LARIN TESPİT EDİLMESİ GEREKTİĞİ BELİRTİLMİŞTİR.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, darbe planlayıcılarının darbe sonrasında iç tepkileri kontrol altında tutabilmek için, görevdeki  birçok Vali Belediye başkanı ve Kaymakam hakkında çalışmalar yaptıkları ve bu kişiler hakkında kişisel verileri hukuka aykırı bir şekilde kaydederek fişlemeler yaptıkları görülmüştür.

Şüpheliler Şener ERUYGUR, Hurşit TOLON, İsmail YILDIZ ve Ergün POYRAZ’dan ele geçirilen fişleme bilgilerine bakıldığında, örgütün tüm bu faaliyetleri darbe planları çerçevesinde yaptığı açıkça anlaşılmaktadır. 

Örgütün darbe planları çerçevesinde bu faaliyetini gerçekleştirdiğini ifade etmek için, Vali, Kaymakam ve Belediye başkanları ile ilgili yapılan fişleme çalışmalarından örnekler verilecektir.

02-İLLERDE BULUNAN MİLLİ İSTİHBARAT TEŞKİLATI BAŞKANLARI İLE İL EMNİYET MÜDÜRLERİNİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN TESPİT VE TEMASLARDA BULUNULMASI GEREKTİĞİ BELİRTİLMİŞTİR.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, darbe planlayıcılarının darbe sonrasında iç tepkileri kontrol altında tutabilmek için, mevcut görev yapan birçok Emniyet Müdürü hakkında çalışmalar yaptıkları ve bu kişiler hakkında kişisel verileri hukuka aykırı bir şekilde kaydederek fişleme yaptıkları görülmüştür.

Şüpheliler Şener ERUYGUR, Hurşit TOLON, İsmail YILDIZ ve Ergün POYRAZ’dan ele geçirilen fişleme bilgilerine bakıldığında, örgütün tüm bu faaliyetleri darbe planları çerçevesinde yaptığı açıkça anlaşılmaktadır. 

ELDİVEN KOD İSİMLİ DARBE PLANI


“ELDİVEN” kod adlı darbe planı incelendiğinde, genel olarak AYIŞIĞI ve YAKAMOZ darbe planları başarılı bir şekilde gerçekleştirildikten sonra yapılması gerekenlerin planladığı anlaşılmaktadır.

2.Slaytta; “ELDİVEN” başlığının altında “1) Dahili Mutabakatın Sağlanması, 2) CMB Mutabakatının Sağlanması, 3) Yıpratma, 4) Hazırlık ve Geçiş, 5) TSK Türk Halkı Projesi” olmak üzere beş alt başlığın ,

3.Slaytta; “DAHİLİ MUTABAKATIN SAĞLANMASI” ana başlığı altında;

“1. Çekirdek Mutabakat (Komuta Kademesi)” başlığının altında; “Sürekli Koordinasyon” “Kurye Kullanılması” “Emekli Komutanlar” başlıklarının , 

“2. TSK Mutabakatı” başlığının altında; “İkna yöntemi-yaptırım” başlığının, 

“3. YAŞ’ın Şekillendirilmesi” başlığının altında; “İkna yöntemi-yaptırım” “Özkök-Yalman-Büyükanıt-Örnek” “Eruygur-Tolon-Karabay” “Ön Hazırlık-Koordinasyon İhtiyacı (General ve Kritik Albaylar)” alt başlıkları,

4.Slaytta; “CMB MUTABAKATININ SAĞLANMASI” ana başlığı altında;

“1. YÖK/İHL teşebbüsünün devamı halinde Müşterek Çıkış”, “2. CMB Seçimi İçin Müşterek Hareket Tarzı Geliştirilmesi” “3. MGK Gn. Sekreteri/MİT Müsteşarı/Başbakanlık Müsteşarı Mutabakatı” “4. Dış Politikada Müşterek Hareket Tarzı (CMB’nın Bilgilendirilmesi)” başlığı altında “Kıbrıs” “Irak/BOP/İsrail” “Ege” “Ermenistan” alt başlıklarının yer aldığı, daha sonra “5. TSK Mutabakatı ve YAŞ şekillendirilmesinde CMB’nın Etkinliğinden İstifade Edilmesi” başlıklarının,

5. Slaytta; “YIPRATMA” ana başlığı altında; “1. Siyasi Oluşumların Şekillendirilmesi” başlığı altında; “Sosyal Demokratlar” alt başlığının altında; “Öymen-Günay-Derviş-Sezer-Büyükerşen-Gürel-Öztürk” başlıklarının ,

“Liberaller” alt başlığının altında; “Boyner-Hisarcıklıoğlu-Aygün”  başlığının,

“Milliyetçiler” alt başlığının altında “Ongun-Kesici” başlığının ,

“Demirel ve Ecevit’in Olur’u” ve “Kurye Aracılığı ile Temas (Emekliler Olabilir)” alt başlıklarının,

6. Slaytta; “YIPRATMA” ana başlığı altında; “2. Medyanın Şekillendirilmesi” başlığı altında; “Maddi Destek Sağlanması” “Tv. Kuruluşu” “Bağımsız Stratejik Düşünce Merkezi (TUSAM)” ve “İkna/Yaptırım” başlıklarının ,

“Bağımsız Stratejik Düşünce Merkezi (TUSAM)” alt başlığının altında da “Elektronik Ortamdan İstifade” başlığının ,

7.Slaytta; “YIPRATMA” ana başlığı altında; “3. Karşı Taarruz” başlığının dört bölüme ayrıldığı, 

“Ekonomi” başlığının altında: “Siyasiler &  STÖ-TOBB-ATO” bölümü ve bu bölümde “Şeffaf-Gerçek Resim” “İhalelerin Paylaşımı” “Merkez Bankası” başlıklarının ,

“Laiklik” başlığı altında: “CMB / TSK    &      Bütün Kesimler” bölümü ve , bu bölümde “Türban-Başörtüsü Ayrım Prog.” “Milliyetçiler & Murat Bardakçı” “Eğitim   &    YÖK” ve “Tarikatlar” başlıklarının , 

“Yolsuzluk-Kitap Kullanma” başlığının altında: “Erdoğan” “Danışmanlar” “Bakanlar Kurulu” ve “Dini Sermaye” başlıklarının ,

“Parça Koparma” başlığının altında: “Siyasiler” bölümü altında “Aritmetiğin Değiştirilmesi” ve “Milliyetçi - Muhafazakarlar” başlıklarının , 

8.Slaytta; “Hazırlık ve Geçiş” isimli ana başlık altında; “1. Eldivenli Yumruk”  başlığının ve bu başlığın altında ise “Dönüş Mümkün Değil” başlığının ,

9. Slaytta; “Hazırlık ve Geçiş” isimli ana başlık altında; “2. Projelerin Hazırlanması” başlığı ,

“Anayasa” “Siyasi Partiler Kanunu” “Seçim Kanunu” “Eğitim Stratejisi” “Milli Güvenlik Stratejisi” başlıklarının , “Milli Güvenlik Stratejisi” altında “Irak-Kürt & Kıbrıs-Yunanistan & Ortadoğu-Din-İsrail & Sınıraşan Meseleler & AB/ABD/NATO & Kafkasya/RF/Türk Cumhuriyetleri/ÇHC” başlıklarının, 

İkinci bölümde “Din Stratejisi/Laiklik” “Kamu Yönetimi” “Ekonomi Yönetimi” “E-Devlet” “Altyapı (Kara & Deniz & Hava & Demiryolu)” “Sosyal Devlet (Varoşlar)”  alt başlıklarının 10. Slaytta; “Hazırlık ve Geçiş” ana başlığının altında; “3. Teknokrat Hükümeti” ve “4. Seçim Tarihi” alt başlıklarının ,

11. Slaytta; “TSK Türk Halkı Projesi” ana başlığının altında; 

“1. Kamplar / Lojmanlar / Ordu evleri”

“Alt Kademenin Tetiklenmesi/Duyarlı Hale Getirilmesi” başlıkları altında; “Küçük Eylemler Bayrak Asılması/Işıkların Söndürülmesi” alt başlıklarının bulunduğu görülmüştür. 

ASKERİ MÜDAHALEYE ZEMİN HAZIRLANMASI PLANLARININ UYGULAMAYA GEÇİRİLMESİNE DAİR DİĞER DELİLLER

Yukarıda ifade edildiği üzere, ERGENEKON silahlı terör örgütü şüphelileri yasama ve yürütme organını cebren ortadan kaldırıp devlet idaresini antidemokratik yollarla ele geçirmek için öncelikle yukarıda belirtilen DARBE PLANLARINI hazırladığı ve devamında da bu darbe planlarını uygulamaya koyduğu anlaşılmıştır.

LEVENT ERSÖZ BEDRETTİN DALAN GÖRÜŞMESİ

Levent ERSÖZ, Hasan Atilla UĞUR ile Bedrettin DALAN ve Kıvanç DEĞİRMENCİ arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Öncelikle bir süre Jandarma ile konuştuktan sonra Türk Silahlı Kuvvetlerinin genel yapısı ve ülke gündemindeki meselelere yaklaşımı ile konuştukları, bu çerçevede Bedrettin DALAN’ın “en büyük sorumluluktan kaçan kurumlardan birisi maalesef sizin kurumunuz” “ben geldiğim zaman buraya, kimlerle yaptığım konuşmaları anlatırım, Kıvrık Paşadan başlayarak” dediği, devamında  Doğan GÜREŞ ‘ten bugüne kadarki tüm genelkurmay başkanlarının arkadaşı olduğunu ve hepsine ülkedeki tehlikeyi anlatmaya çalıştığını, bir an evvel tedbir alınması gerektiğini söylediğini, Türkiye’nin İslamcı federal bir kürt yapıya doğru gittiğini anlatmaya çalıştığını, fakat hiçbirisine anlatamadığını, zamanında Doğan GÜREŞ’e durumu defalarca anlatmaya çalıştığını, fakat Doğan GÜREŞ ‘in konuyu basite indirgediğini ve “topuğu vurdum mu bitiririm onların işini” dediğini, fakat bunun böyle olmayacağını, her geçen gün çok geç kalındığı, bu nedenle bir an evvel bir şeyler yapılması gerektiğini söylediği, 

Görüşmenin devamında kendisinin bir zaman İran Genelkurmay Başkanı ile oturup konuştuğunu ve İran da herhangi bir şey yapamadıkları için adamı suçladığını, bunun üzerine İran Genelkurmay Başkanının “farkında olduğumuz zaman askeri kışladan çıkaramadık. Kışla ile şehir arasındaki yollara çarşaflılar yattılar, dünyanın hiçbir askeride çiğneyip de kendi milletini inkar edemez. Bizden geçti de siz kendinize bakın.” dediğini söylediği, görüşmenin devamında on gün önce 1.inci Ordu Komutanı Yaşar BÜYÜKANIT’a anlatmaya çalıştığını, fakat ona da anlatamadığını söylediği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün “Yaşar Paşaya anlatamadınız. Bu iki cümle ile özetlediğinizi anlatamadınız.” dediği, Bedrettin DALAN’ın da anlatamadığını söyledikten sonra “bütün Silahlı Kuvvetlere anlatamadığım şey şu. En az siviller yaptı. Siviller böyle bir şey yapamaz. Türkiye Cumhuriyetinin sosyolojik yapısı sivil bir enstütashana müsait değil.” dediği ve devamında bir süre Osmanlı ve Türklerden bahsettiği, devamında Türkiye’de anadolu insanının zenginleşmesine müsaade edilmediği için Anadolu da fikir hareketi ve buna bağlı olarak aydınlanma çağının gelişmediğini, Avrupa da ise bu durumun tam tersi olduğunu ve bu nedenle Avrupa’da burjuvanın kralın elinden gücünü aldığını, cumhuriyeti ve demokrasiyi kurduklarını, fakat demokrasi ve cumhuriyeti asla sahipsiz bırakmadıklarını, bugün Amerika ve Avrupa’daki demokrasinin arkasında yüzde bir milyon o burjuvanın kontrolü olduğunu, Amerika’da Kennedy burjuvanın kontrolünden çıktığı için öldürüldüğünü söylediği, 

Bedrettin DALAN’ın çevresindeki zenginlere tavsiyede bulunurken “siz yeni yetme zenginlersiniz, ama ülkenizin burjuvası olması için hızlandırın kendinizi, okuyun hızlandırın. Yani Tuncay ÖZİLHAN’ın yüzüne söyledim. Bir şey demiyor ki.” dediği ve Türkiye’de Osmanlıdan sonra padişahın kutsal gücünü Türk Silahlı Kuvvetlerinin aldığını, Türkiye’de anayasayı Türk Silahlı Kuvvetlerinin yaptığını söylediği ve bu çerçevede “bütün anayasaları kuran daima bir güç vardır. Partili demokrasilerde burjuvadır. Türk demokrasisinde silahlı kuvvetlerdir. Şimdi bu gücün sahibi olduğunun farkında değil Silahlı Kuvvetler” dediği, bir süre sonra Levent ERSÖZ’ün “başkanım ne yapalım, ihtilal mi yapalım” diye sorduğu, Bedrettin DALAN’ın da “ihtilal yapılsın demiyorum. Bir çözümü her zaman vardır.” “Bu işlerimden dolayı dünyada değişik kişilerle tanıştım. Şu andaki Fransa Cumhurbaşkanı benim yardımcımdı üç sene öncesi. Almanya’nın eski ….eyalet başkanı çok yakın dostluğum vardır.” dedikten sonra Almanya’nın nasıl kalkındığını anlattığı, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, Türkiye’de Turgut ÖZAL’ın Türk Silahlı Kuvvetlerinin karşısına polisi dikme projesi başlattığını, bu proje kapsamında polise ağır silahlar verildiğini ve bu projenin halen devam ettiğini söylediği, 

Daha sonra, 28 Şubat öncesi Çevik Bir paşayla oturup konuştuğunu, Çevik Paşanın dört saat not aldığını ve bunları bilgi notu şeklinde karargahındaki generallere dağıttığını söylediği, devamında TSK’nın bugünlerde yaptığı faaliyetleri takdirle karşıladığını, Türk Silahlı Kuvvetlerinin dünyanın üçüncü, dördüncü sıradaki silahlı kuvveti olduğunu, bu gücünün kıymetini bilmesini gerektiğini, şayet bu gücünün kıymetini bilirse Bedrettin DALAN’ın da ona katılacağını, Rahmi KOÇ’un da katılacağını, bugün karşısında olan herkesin ona katılacağını söylediği ve bu çerçevede “Bedrettin DALAN’da katılır ona, Rahmi KOÇ’da katılır, eşek gibi bugün karşısında olan herkes ona katılır” “Aydın DOĞAN da ona katılır, Amerika’da Avrupa’da ona katılır, elinden aslanlar gibi öper. Niye öperler. Silahlı Kuvvetler istediği için değil, bu coğrafya başka bir coğrafya, Deli Dumrul’un coğrafyası” “Sen şu sopayı göster, yarım saat sonra devletini satan herkesi tanırım. Muhakkak tavşan gibi korkarlar.” dediği,  

Görüşmenin devamında, Mehmet AĞAR ve Deniz BAYKAL’dan bahsettiği, bu çerçevede “Mehmet AĞAR benim kardeşim, kendisine epeyce bir destek çıktım televizyonda” “Evvelki gün bir tebrik gördüm. Mehmet AĞAR’ın yılbaşı tebriği. Ön sayfada tamamen kendi resmi, arka sayfada 2004 yılının takvimi, bu Mehmet AĞAR’dan hiçbir şey olmaz,” “Öbür tarafta Baykal var, Baykal tamamen uçuk, zaten Moon tarikatının üyesidir,” dediği ve Mehmet AĞAR’ın tamamen kontrolünde olduğunu, kendisinin haberi olmadan ciddi adımlar atmayacağını söylediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, demokrasiden bahsettikleri, Levent ERSÖZ’ün “Asker demokrat olamaz mı başkanım.” dediği, Bedrettin DALAN’ın da “Olamaz, olmaması da lazım” “Olay şu, demokrasi denilen olayda dünyada öyle bir demokrasi falan yok” “Demokrasi bir game, oyun, gösteriş, şov. Yoksa gerçek demokrasi yok. Kennedy niye öldürüldü? Çünkü Kennedy Amerikan demokrasisinin patronu olan Amerikan burjuvasının işini bozmak, soğuk savaşı kaldırmaya kalktı, ihtar edildi, devam etti, alnına kurşunu yedi. Böyle bir demokrasi falan yok, bunlar normal halkın demokrasi var diye oyalandığı bir oyundur. Türkiye de bizim şanssızlığımız Osmanlının bir burjuvayı yetiştirip de Türkiye’yi o sivil burjuvaya teslim etmedi. Askerlerde demokrasiyi kutsal bir tabu zannediyor, kenarda kalınca işte bu şekilde ayakta duruyor, olay bu. Bugün keşke benim elimde bir güç olsaydı, demokrasi nasıl olurdu, gösterirdim…. Güç kullanılır, zamanı geldiği zaman kullanılır. Kullanılmadığı zaman kafana çuval geçirilir” dediği, görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Bedrettin DALAN’ın “Türkiye Cumhuriyeti devletinin en eski, en güçlü kurumunun içerisindesiniz, bunun hakkını verin” dediği ve görüşmenin sonlarına doğru dönemin Genelkurmay Başkanına hakaret içerikli söylemlerde bulunduğu anlaşılmıştır.

DEMOKRAT GENERALLERİN YAZDIĞI MEKTUP

Hurşit TOLON’dan ele geçirilen dijital verilerde, “DEMOKRAT GENERALLER” tarafından yazıldığı anlaşılan ve “Sayın Generalim” diye başlayan mektupta, 

“Cumhuriyetimizin karşı karşıya bulunduğu tehdit ve ülkemizin içinde yaşamakta olduğu vahim durumu en yakından takdir edenlerden birisiniz. Ülkemizin içinde bulunduğu mevcut tablo karşısında TSK’ nın izleyeceği yol çok büyük önem kazanmıştır. Çünkü, çok büyük oranda iç ve dış desteğe sahip olan irticacı Hükümete karşı izlenecek tutum ülkemizin geleceği açısından hassasiyet kazanmaktadır. Söz konusu tutumun, geçmişte olduğu gibi askeri bir müdahale ya da TSK’ nde bir iç operasyon olamayacağı açıktır. Hükümete karşı izlenecek yolun demokrasinin dışında aranmaması gerekmektedir. 


Ancak, bu şekilde düşünmeyen bazı subayların ve generallerin önce Genelkurmay Başkanı’ na sonra da mevcut irticai nitelikli Hükümete karşı anti demokratik bir hareket planladıkları belirlenmiştir. Sayıca çok az olan bu kişiler, güya TSK’nin tabanında Genelkurmay Başkanı’ na karşı çok büyük bir infialin olduğu iddiasıyla hareket etmektedirler.

Kara Kuvvetleri Komutanlığı karargahında görevli 5 generalin iştiraki ile çeşitli birliklerde geçtiğimiz günlerde yapılan toplantılarda;

(a) TSK’ nin çevremizde gelişen önemli olaylar ve ülkenin geleceğini etkileyen önemli iç olaylar karşısında görüşlerini net olarak ifade etmediği, 

(b) Son 1 yılda meydana gelen önemli gelişmelere karşı TSK tarafından yeterli tepki gösterilemediği,

(c) TSK’nin yeniliklere ve AB’ ne karşı olduğu şeklinde yansıtılarak TSK ile halk arasındaki bağların zayıflatıldığı,

(d) İrticai örgüt ve grupların son yıllarda daha örgütlü ve etkili bir şekilde faaliyetlerine devam ettikleri,

(e) Meydana gelen gelişmelere karşı TSK’ nin proaktif yaklaşım yerine tepkisel bir yaklaşım içerisinde olduğu,

         İddialarına yer verilmiştir.


Ancak, toplantılarda ortaya konan görüşler sadece bu kadarla kalmamıştır. Bir çok subay, darbe döneminin kapandığını, Hükümetin irticai nitelikli olduğunu, ancak, Hükümete karşı izlenecek tutumda demokrasinin dışına çıkılmaması gerektiğini, mevcut koşullarda da TSK’nin çok farklı bir tutum izlemesinin esasen mümkün olmadığını bu anlamda Genelkurmay Başkanı’ na haksızlık yapıldığını, Hükümetin ekonomik olarak başarısız olmasını beklemek gerektiğini, Cumhuriyet tarihinde bütün iktidarların seçim kaybettiğini, bu iktidarında büyük olasılıkla bir sonraki genel seçimde iktidardan uzaklaşacağını belirtmişlerdir.


Ancak, aralarında KKK.lığı karargahında görevli Tümg. P… ve Tümg. Ö…. ve Tuğg. ……..’ nin de bulunduğu generaller Kuvvet Komutanı’ na sunmak üzere hazırladıkları raporda gerçekleri gizleyerek, sadece TSK yönetiminin eleştiren ve “ daha ne duruyoruz, sokağa çıkalım” anlamına gelen konuşmalara yer vermişlerdir. Ayrıca raporda yer alan konuşmaların da birer tertip olduğu da bilinmektedir. Söz konusu generallerin ve aynı şekilde düşünenlerin amacının devleti kurtarmak olmadığı kendi istikballerini düşündükleri gayet açık bir gerçektir.


Bu raporun amacının, Genelkurmay Başkanı’nı istifa etmek zorunda bırakmak için TSK’nin harekete geçmesini sağlamak olduğu bilinmektedir. Bu kişiler tüm çabalarına rağmen genç subaylardan ve generallerden yeterli desteği alamamışlardır. Ancak, desteği almak için her türlü yalana da başvurmuşlardır. Çok yakında size de gelerek, “Genelkurmay Başkanı’nı istifaya zorlamak için harekete geçeceğiz. Her rütbeden çok sayıda general ve subay hareketimize destek vermektedir. Sizi de ülkemizi koruma ve kollama amacıyla yapacağımız bu harekette görmek istiyoruz.” diyeceklerdir. Bunu diyeceklerdir ama, Genelkurmay Başkanı’nın yerine siz olsaydınız nasıl bir tutum izlerdiniz sorusuna da cevap veremeyeceklerdir. Sadece Hükümetin iç ve dış bir çok çevreden destek aldığından şikayet edeceklerdir.


Lütfen bu sözlere aldanmayınız. Destek alabildikleri general sayısı bir düzineyi bile bulmamıştır. Lütfen tüm faaliyetleri deşifre olan ve yetkililerce bilinen bu kişilerin yalanlarına kanarak hem devletimizin ve hem de şahsınızın istikbalini karartmayınız. Ülkemizin içinde bulunduğu olumsuzluk her subayın içini karartmaktadır. Hepimiz aydınlık bir Türkiye istiyoruz. Ama, makam hırsıyla hareket eden insanların oyununa da gelmemeliyiz. TSK’nin hızla yıpranan itibarını yeniden kazanmak için yapılması gereken asker ve halk kaynaşmasını sağlamaktır. Bunu yapacak olan güç ise şüphesiz TSK dır. Saygılarımla rica ederim. Demokrat Generaller” yazdığı görülmüştür.


24 Mayıs 2003 tarihli MİLLİYET Gazetesinde, “DÖRT YILDIZLI TEPKİ” başlıklı haberde, “Hükümetin bazı icraatlarının TSK’nın alt kademelerinde yarattığı huzursuzluğu, üst düzey generaller Genelkurmay başkanı ÖZKÖK’e iletiyor” yazdığı, haberin ayrıntısında ise, 

 “Ankara kulislerinde Genelkurmay'ın TSK'daki duyarlılığı daha kesin biçimde yansıtması gerektiğini savunan komutanlar arasında şu isimler sayılıyor: Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Aytaç YALMAN, Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener ERUYGUR, Birinci Ordu Komutanı Orgeneral Çetin DOĞAN, Ege Ordu Komutanı Orgeneral Hurşit TOLON, MGK Genel Sekreteri Orgeneral Tuncer KILINÇ. Dün Cumhuriyet gazetesinin manşetine yansıyan ve Genelkurmay Başkanı Orgeneral Hilmi Özkök'ün Başbakan Tayyip Erdoğan'a ilettiği, "Genç subaylar tedirgin" uyarısının da bir süredir kulislere yansıyan bu tazyikin sonucu olduğu belirtiliyor.” Yazdığı görülmüştür.
DARBE PLANI İLE İLGİLİ YAZILAN MEKTUPLAR

Şüpheli Şener ERUYYGUR’un Genel başkanlığını yaptığı ADD de ele geçirilen dijital verilerde “ayışığı metin” isimli word dosyasında “BAŞARILAMAYAN BİR DARBE PLANI VE BUGÜNE YANSIMALARI” başlıklı (15) sayfadan oluşan bir metin olduğu, söz konusu metnin 2003-2004 yıllarında gerçekleştirilmesi planlanan darbe planları ile ilgili bir makama hitaben ayrıntılı bir şekilde bilgi mahiyetinde yazılan bir yazı olduğu anlaşılmaktadır.


Metin içersinde, söz konusu darbe planının baş aktörünün Şener ERUYGUR olduğu, bu darbe planlarının 2003 yılında hazırlandığı ve 2004 yılı Haziran-Temmuz aylarında uygulamaya konulacağı, fakat söz konusu darbe planları Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK tarafından öğrenilip akamete uğratıldığı, 


Söz konusu darbe planının 2 aşamadan oluştuğu, AYIŞIĞI olarak adlandırılan birinci aşamada, Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün baskıyla istifa ettirilmesi, AKP’den azami sayıda milletvekilinin istifa ettirilerek ayrı grup kurmalarının sağlanması ve Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet SEZER’in görevine devam etmesinin planlandığı,


YAKAMOZ olarak adlandırılan ikinci aşamada ise, kontrol ele alındıktan sonra, TSK’nın Anayasa dahil olmak üzere, sivil idarenin ve Türkiye’nin dış dünyayla olan ilişkilerinin yeniden düzenlenmesinin planlandığı,

Darbe planları ile ilgili hazırlanan power point sunumlarında GİZLİLİĞİN korunabilmesi için kodlanarak hazırlandığı, ancak dikkatli bir inceleme sonucu bu kodların %95’nin çözüldüğünün belirtildiği görülmüştür.

Söz konusu metnin devamında “DİKKAT ÇEKEN HUSUSLAR” başlığı altında, darbe planlarında dikkat çeken hususların anlatıldığı ve bu çerçevede,

“Bu sadece askerlerin planladığı bir girişim değil sivillerle ortaklaşa yürütülen bir girişimdir. 

Darbeci ekip dağıtılsa bile hareketi sürdürecek İDHARIN (yığınağın, kadrolaşmanın) yapılması öngörülmüştür. Genelkurmay Bşk. ÖZKÖK tarafından girişim önlendiğine göre, hareketi devam ettirmek üzere yapılan kadrolaşma bugün devam etmektedir. Çünkü Org.ÖZKÖK herhangi bir tasfiye yapmamıştır. 
Harekete katılan milletvekilleri de vardır. Özellikle AKP’den ayrılanlar mercek altına alınmalıdır. AKP’yi parçalamak için milletvekilleri teknik takip (telekulak-dinleme) altındadır. 

TSK artık eski TSK değildir. Darbe konusunda daha önceki yıllarda olduğu gibi birlik beraberlik sağlanamamıştır. 

Sivil idarede mülki amirler dahil tasfiye planlandığından, daha önce kamuoyuna yansıyan fişleme faaliyetlerinin ne maksatla yapıldığı daha iyi anlaşılmıştır.

YÖK ve Üniversiteler ile sendika merkezli hareketlerin girişimle ilişkisi araştırılmalıdır.
Aydın DOĞAN’ın çizgisini  değiştirmesi için baskı yapılması, aksi halde “işlem” yapılması, planlanmıştır. DOĞAN medyanın başlangıçta hükümet destekçisi olmasına rağmen sonradan tamamen hükümet karşıtı bir çizgi benimsemesi bu planlama açısından bakıldığında oldukça anlamlı görülmektedir.
İç tepkilerin kontrol altına alınabilmesi için, darbe hareketinin milliyetçilik tabanı üzerine bina edilmesi planlanmıştır.
Kurulacak alternatif partinin başına N.Kemal ZEYBEK, A.Vefik ALP veya Ümit ÖZDAĞ’ın geçirilmesi  planlanmıştır. 

Darbe girişimi, birinci derecede Org. ERUYGUR’un ikinci derecede Org. Hurşit TOLON’un önünün açılmasına hizmet etmektedir. 

Başbakan ERDOĞAN’ın Cumhurbaşkanı olmasının önlenmesi darbe girişiminin temel argümanlarından biri olarak kullanılmaktadır. 

Darbe planlaması diğer Kuvvet K.lıkları  ile koordineli olmakla birlikte esas itibarıyle J.Gn.K.Lığı bünyesinde yapılmıştır. Org. YALMAN’ın kararsızlığı, Org. FIRTINA’nın tarafsızlığı, 1nci ve 2nci Or. K.larının karşı olmalarının belirgin olması, konunun geniş zeminde tartışıldığını ve koordine edildiğini göstermektedir.

BUGÜNE YANSIMALARI 

İdhar edilen kadro bugün ne durumdadır? Ne yapmaktadır? Bunun dikkatle takibi gerekmektedir. 
Bugüne kadar yaşanan olaylar; adı ne olursa olsun darbe veya 28 şubat benzeri postmodern darbe girişimi riski bugün de devam ettiğini göstermektedir. 2006 ağustos ayında komutanların görev değişimleri esnasında yaptıkları konuşmalarda bazı emareler vermektedir. 
Cereyan eden olayların ve eylemlerin milliyetçi bir çerçeveye oturtulma çabaları, planlanan bu darbe girişiminin temel felsefesi ile örtüşmektedir.  Bu nedenle bu tür olayların perde gerisinin çok yönlü incelenmesinin yararlı olacağı düşünülmektedir.
Org. Büyükanıt’ın 2004’teki darbe girişimine karşı çıkması son derece doğaldır. O zaman karşı olması bugün için de bir garanti anlamına gelmemektedir. 

DOĞAN medya grubu tekrar sağduyulu bir çizgiye çekilmeye ikna edilmeli ve maceraya girmesi önlenmelidir.

Türkiye’yi geriye götürecek ve 28 şubat’tan daha vahim sonuçlar doğuracak bu tür girişimlerle, her ne pahasına olursa olsun acımasızca mücadele edilmelidir. Şurası unutulmamalıdır ki, darbe girişimini yapmaya yeltenecekler hem TSK içerisinde hem de siviller arasındaki azınlıkta olan bir grubu temsil etmektedir. gerek askeri gerekse sivil kesimde zihinlerde büyük değişim meydana gelmiş ve süreç devam etmektedir. Cesaretle tavır konduğu takdirde başarılı olmaları mümkün değildir. Millet artık gerçekleri görmektedir. Maskeler düşmüştür.” Yazdığı görülmüştür. 

Şüpheli Şener ERUYYGUR’un Genel başkanlığını yaptığı ADD de ele geçirilen dijital dokümanlardan“psiko son1” isimli (3) sayfalık word dosyasında, “SAYIN YETKİLİ” başlığı altında, darbe planları içersinde görev alan bir kişinin duyduğu pişmanlık neticesi bir makama hitaben ihbar şeklinde yazdığı bir mektubun olduğu, 

“Sayın Yetkili” diye başlayan mektup içerinde özetle; “Özellikle son dönemde, Türkiye Cumhuriyeti 59 uncu Hükümeti üyeleri ve icraatları aleyhinde yürütülen psikolojik harekât kapsamında; sistematik bir biçimde yıpratıcı ve yıkıcı çalışmalar yapılmaktadır.

Bahse konu psikolojik harekât; çekirdek kadrosunu bir kısım Türk Silahlı Kuvvetleri (TSK) mensubunun oluşturduğu, emekli askeri personel ile bazı sivil şahısları da kapsayan ve etki alanları oldukça geniş bir organizasyon tarafından yürütülmektedir. 

Organizasyonun hedefi; kitle iletişim araçlarını (Basın yayın organları, radyo, televizyon) etkin olarak kullanarak; hükümet üyelerini kamuoyunda küçük düşürerek, inanılırlık ve güvenilirliklerini zedeleyecek tarzda, doğruluğu ispatlanmamış haberleri yaymaktır. Bu sayede, ülkede bir kriz ortamı oluşturarak; mevcut rejim için öncelikli tehdit kabul ettikleri ve “İrticanın temsilcisi” olarak gördükleri AKP Hükümetini etkisiz hale getirmeyi amaçlamaktadırlar.

Başlıca görevi, Türkiye Cumhuriyeti Devletini korumak ve kollamak olan TSK gibi ülkenin onur timsali olan bir kurumunun mensubu olmakla gurur duyuyorum. Yetiştirilme tarzım ve aldığım eğitim gereği, anti laik oluşumların zararlılığına ve ülkemizi geriye götüreceğine inanmaktayım. Bu nedenle de yukarıda bahsettiğim illegal organizasyon tarafından şahsıma yapılan görev teklifini düşünmeksizin seve seve kabul ettim.

Bugüne kadarki süreç içersinde yürütülen psikolojik harekât çerçevesinde planlanan görevlerde aktif olarak yer aldım. Söz konusu psikolojik harekât eylem planlarından AKP Hükümetine karşı düzenlenilen operasyonun adı; “SARIKIZ” olarak belirlenmişti. Plana göre; öncelikle AKP’nin önde gelen isimleri hakkında kapsamlı bir fişleme çalışması yapıldı. Maddi çıkar amaçlı çetelerin yasadışı faaliyetlerine göz yumularak; fişleme çalışmaları esnasında kendilerinden azami derecede istifade edildi. Sonuçta tespit edilen çeteler sayesinde yıpranan yine TSK oldu. 

Bilahare, basın ve yayın organlarının kontrol altına alınması maksadıyla, geniş bir okuyucu kitlesine sahip, kilit haberleşmeci konumundaki yazarlarla irtibata geçildi. Kimi çeşitli vaatlerle kimileri ise üstü kapalı tehditlerle ikna edilen yazarlar kanalıyla; “AKP, TSK’yi yıpratmak için sinsice planlar yapıyor, AKP, Türkiye’yi sonu belli olmayan karanlık bir yola doğru sürüklüyor.” tarzındaki temalar işlenerek, kamuoyunun menfi yönde etkilenmesi amaçlandı. 

Kilit haberleşmeci deyince; tavır, davranış ve sözleriyle, geniş kitleleri etkileyerek, harekete geçirebilecek pozisyondaki kişiler akla gelir. Politikacılar, sanatçılar, işadamları, aşiret liderleri kilit haberleşmecilere örnek verilebilir. Bu bağlamda; ülkemizde ve dünya çapında tanınmış sanatçıların müzik-eğlence programları esnasında, istenilen mesajların “Eğlendirme tekniği”yle hedef kitlelere iletilmesi yönündeki çalışmalar sürekli faaliyet olarak devam ettirilmekte.

Rektörlerle görüşülerek öğrencilerin hükümet aleyhinde eylemlerde bulunmasına çalışıldı. Bu kapsamda, basına yansıyan, 10 Eylül 2003 tarihindeki K.K.K. Orgeneral Aytaç YALMAN ile rektörlerin yaptığı görüşmenin haricinde yapılan gizli görüşmelerle de; 02 Mart 2005 ve 27 Şubat 2006 tarihlerinde Ankara Üniversitesinde, Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK’in maruz kaldığı durum ile benzeri hadiselerin temelleri atıldı.

Sendikaların hükümet aleyhindeki tutum ve davranışlarının desteklenmesi hususu benimsendi. Görsel psikolojik harekat ürünlerinin (afiş, bildiri, billboard) hazırlanarak uygun yer ve zamanlarda kullanılması kararlaştırıldı. Sivil Toplum Örgütleri (STÖ)’nin yönlendirilerek hükümet aleyhinde kampanyalar düzenlenmesi teşvik edildi. Tüm bu faaliyetlerin eş zamanlı olarak yürütülmesi öngörüldü.

Laik rejimi koruma adına yaptığımız ifade edilen bu operasyonun aslında; bazı şaibeli kişilerin önünü açma ve TSK içindeki bir grubun menfaatleri doğrultusunda yaptıkları bir harekât olduğunu, dolayısıyla da TSK’ye ve Cumhuriyetimize zarar verdiğini fark etmiş olmam beni hayal kırıklığına uğrattı. Bu nedenle de birçok konuda aynı görüşleri paylaşmasak bile, sizi bahse konu organizasyon hakkında bilgilendirme sorumluluğunu ve mecburiyetini kendimde hissediyorum.” Yazdığı ve devamında da bazı örnekler verildiği görülmüştür.

GENELKURMAY BAŞKANI HİLMİ ÖZKÖK’E YAZILAN BİLGİ NOTLARI

Şüpheli Şener ERUYYGUR’un Genel başkanlığını yaptığı ADD de ele geçirilen dijital verilerde “bilgi notu” isimli (4) sayfalık word dosyasında “Bilgi Notu” başlığı altında, TSK içersinde darbecilerin yaptığı çalışmalardan bilgi sahibi olan bir kişinin Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’e hitaben yazdığı bir not olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu bilgi notu içersinde özetle, Genelkurmay başkanı Hilmi ÖZKÖK’le ilgili ortaya atılan dedikodulardan ve bu dedikodular çerçevesinde, Genelkurmay başkanının yıpratılması için özellikle sivil kesimden başta gazeteciler olmak üzere değişik kişilerle yapılan toplantılardan bahsedildiği, bu çerçevede Mustafa BALBAY ve Bülent BERKARDA ile görüşüldüğünün anlatıldığı, 

Devamında KK Komutanı ve Jandarma Gn. Komutanının, Hükümete yönelik kullanabilecekleri argumanları oluşturmak maksadıyla; Kasım ayında başlattıkları bir proje ile kendilerine yakın Ordu ve Kolordu Komutanları vasıtasıyla yoğun bir çalışma içerisine girdikleri, bu kapsamda;

a) Jandarma Gn. K.lığında Cumhuriyet Çalışma Grubu altında bir çalışma Grubu kurulduğu ve hazırlanan eylem planını J. Gn. K.nın da onayını alarak uygulamaya koydukları, bu eylem planı kapsamında bugüne kadar; 

1) Birinci aşamada Kılık kıyafete yönelik hazırlanan afişlerin kıt’alara dağıtıldığı, fakat ilk hazırlanan afişlerin içerik olarak Türk halkının yapısına uygun olmadığı yönünde alt kademeden şikayetler gelmesi üzerine afişlerin değiştirildiği ve Jandarma Genel Komutanlığınca basılan afişlerin kışlalardaki nizamiyelere, ziyaretçi yerlerine gazino ve kantinlere asıldığı,


(2) Basını bilgilendirme çalışmaları kapsamında hafta da birkaç kez muhtelif basın yayın organlarından kendilerine yakın olduğunu değerlendirdikleri kişilerle birebir görüştükleri ve çeşitli yollarla sürekli bir bilgi aktarımı sağlandığı,


(3) Başta milletvekilleri, Eski Komutanlar, Rektörler ve gazeteciler olmak üzere seçilen kişilere mekuplar gönderilerek kamuoyu oluşturulmaya çalışıldığı, 


(4) Çok gizli bir şekilde hazırlanan mektup ve bildiriler elden ele aktarılmak sureti ile birliklerde güvenilir kişiler arasında dağıtılarak Subay ve Astsubaylar yönlendirilmeye çalışıldığı, 

(5) General seviyesindeki komutanların, güvenilir ve güvenilmez olarak kategorilendirildiği, özellikle Genelkurmay Başkanına yakınlığı ile bilinenlerin birliklerine yönelik faaliyetle de azami dikkatli davranıldığı,  


(6) Özel İstihbarat Tim Komutanı J.Yzb. E…. Ö… ve Tim elemanı J.Bçvş. E… C….’ın 10-11 Ocak 2004 tarihlerinde icra edilen Uluslararası Muhafazakarlık ve Demokrasi Sempozyumu’nu izleyerek bilgi topladıkları, ayrıca gazeteci Arslan BULUT ve Prof.Dr. Bülent BERKARDA ile görüşerek J. Gn. Komutanınca verilmesi emredilen evrakları elden teslim ettikleri,

b) Birliklere gönderilen emirler ile AKP iktidarı döneminde atanmış olup olmadığına bakmaksızın görev yapan tüm kamu personeli hakkında araştırma yapılarak elde edilen bilgilerin doğruluğuna bakılmaksızın insanlar kategoriye ayırıldığı, 

c) Karargahlarda görevli bir kısım kişilere, enelkurmay Başkanlığı aleyhine ifadeler içeren  mektuplar yazdırıldığı ve bu mektupların isimsiz veya sahte vatandaş isimleriyle önce posta kanalı ile Komutanlıklara gönderildiği, Komutanlıklarca toplanan bu mektupların, halkın memnuniyetsizliğinin arttığı iddiasını içeren değerlendirmelerle birlikte J.Genel Komutanlığına ve KKK.lığına gönderildiği,

d) Genelkurmay başkanına yönelik yürütülen kampanyayı destekleyen bir kısım Komutanlıklarca icra edilen seminer toplantı vb. faaliyetler esnasında konu bir şekilde güncel olaylara getirilerek Hükümetin faaliyetlerine ve onun nezdinde Genelkurmay Başkanlığının tutumuna yönelik eleştiriler yapılarak alt kademenin yönlendirilmeye çalışıldığı, 

Bu faaliyetler haricinde son günlerde dikkat çeken ve Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün ivedilikle bilmesi gerektiğine inandığı diğer önemli çalışmalardan bahsedildiği ve bu çerçevede;


J.Gn.Komutanlığınca; J.Bölge Komutanları bizzat kriptolu telefonla aranarak aşağıdaki talimatların verildiği, 


Dini grup ve cemaatlerin sahip olduğu; özel okul, dershane, öğrenci yurdu, kuran kursları, vakıf, dernek, ticari kuruluş, radyo/Tv ile gazete isimleri sayıları ve bunların faaliyetleri,

Başta YİBO’lar olmak üzere kamu kurum ve kuruluşlarındaki yönetici seviyesindeki şahısların biyoğrafik bilgileri (görev, memleket tandası, eğitimleri ile yeni atanma durumu)

Bu kapsamda; il valisi, vali yardımcıları, kaymakamlar, il/ilçe müdürleri (milli eğitim, sağlık vb.), il/ilçe emniyet müdürleri ve varsa bölge Md.leri ile ilgili biyografik bilgilerde güncelleştirileceği, yapılan bu çalışmaların 18-19 Şubat 2004 tarihine kadar kişiye özel olarak kurye ile J. Genel Komutanlığına gönderileceği,   


Yapılan bu çalışmayla ilgili olarak; Birlik Komutanları ile yüz yüze görüşülerek, “Bu çalışmanın önemli olduğu, eldeki önemli olsun veya olmasın tüm bilgilerin gönderilmesi, kapsamının geniş tutulması, çok kısa bir süre içerisinde bu bilgilerin kullanılacağı, herkesin hakettiği şeyi göreceği” şeklinde ifadeler kullanılarak çalışmayı yapan kişilerin objektif değerlendirme yapmalarının engellendiği ve etki altına alınmaya çalışıldığı,

Son olarak KKK.nı Aytaç YALMAN tarafından teşkil edilen ve iki General beş Subaydan oluşan yedi kişilik bir heyetle sözde personel ve lojistik konularında KKK.nca yapılan çalışmalardan kıt’aları bilgilendirme adı altında, kıt’adaki  subay ve astsubaylarla görüşülerek bir rapor hazırlanmaya çalışıldığı, bu kapsamda 13 Şubat 2004 tarihine kadar 1 nci Ordu Komutanlığı(2 nci Kor.K.lığı hariç), Ege Or. K. lığı ve 2 nci ve 3ncü Or. K. lığının bir kısım unsurlarına yönelik ziyaretler tamamlandığı, 25 Şubat 2004 tarihinden itibaren Van J.Asayiş Kor. K. lığından başlayarak kalan diğer birliklerde  ziyaret edildiği, 

       Bu ziyaretlerde birliklerdeki subaylar ve astsubaylarla toplantılar yapıldığı ve bu toplantılarda herkesin Genelkurmay başkanı ve hükümetle ilgili görüşlerine açıkça ifade etmelerinin istendiği, sonuç olarak katılımcılarının büyük çoğunluğunun;

-Her kurumun kendi görevini yapması gerektiği,

-Ekonomik açıdan mevcut hükümetin başarılı olduğu,

-Ülkemizde iç ve dış istikrarın sağlandığı,

-Genelkurmay Başkanlığının demokratik ülkelerde olması gerektiği gibi her konuda görüşlerini hükümete aktarıldığına inanıldığı,

-Kuvvet Komutanları seviyesindeki farklı düşüncelerin basın aracılığıyla gündeme getirilmesinin silahlı kuvvetlere zarar verdiği,

-Özellikle doğu ve güneydoğuda 28 Mart 2004 seçimlerinde DEHAP’a karşı AKP’nin desteklenmesi gerektiği  şeklinde görüşler öne sürdüğü belirtilmiştir.

Bilgi notunun “Sonuç ve Değerlendirme” bölümünde ise, J.Gn. K.lığının ülke genelinde yürüttüğü fişleme faaliyeti ile KKK.lığınca kıt’alara yönelik yapılan çalışmaların her ikisinin de Şubat 2004 sonuna kadar tamamlanmasının öngörüldüğü, ayrıca Kıtalarda yapılan toplantılarla ilgili olarak subay ve astsubayların gerçek görüşlerinin değil de, düzmece değerlendirmeler yazılarak Genelkurmay Başkanlığına gönderileceği bildirilmiştir.

Şüpheli Şener ERUYYGUR’un Genel başkanlığını yaptığı ADD de ele geçirilen dijital verilerde “ilave not” isimli (2) sayfalık word dosyasında “NOT” başlığı altında, bir önceki bilgi notuna ek olarak yeni bilgilerin verildiği, 

Söz konusu not içersinde, 28 Şubat Pazar akşamı saat:18:00 de Kuvvet Komutanlarının sivil ve korumasız olarak Jandarma Genel Komutanlığının Beytepedeki binasında toplandıkları, toplantının saat:21.30’a kadar devam ettiği, saat:21.30 dan 22.30’a kadar da bizzat Kara Kuvvetleri Komutanı ile Jandarma Genel Komutanının ikili görüşme yaptığı, 

Ayrıca 3 Mart 2004 günü ATO Sponsorluğunda ADD tarafından gerçekleştirilen bir sempozyum düzenlendiği, sempozyumdaki konuşma metinlerinin Jandarma Genel Komutanlığı Gn. PP Başkanlığınca hazırlandığı ve konuşmacılara dağıtıldığı, katılımcıların tek tek tespit edildiği ve toplantı esnasındaki davranış biçimlerinin dahi önceden belirlendiği, bu toplantı ile Cumhuriyet Çalışma Grubu çerçevesinde planlanan faaliyet takvimine uygun olarak güçlü bir çıkış yapmayı hedefledikleri,

Bu toplantıya paralel olarak planlanan seri faaliyetlerden en önemlisinin, kamuoyu ve medya desteğini arkalarına almayı sağlayacak olan Kıbrıs davası ve Denktaş’ın kredisinin kullanılmasının uygulamaya konulduğu, bu kapsamda Denktaş’ın yapacağı “Görüşmelerden çekilme açıklamasının” hedeflendiği, bu açıklamanın etkisini artırmak maksadıyla 5000 araçlık bir karşılama konvoyu planlandığı, fakat bu konvoyun 500 aracı geçemediği, ayrıca tüm TV kanallarına canlı yayın yapmaları yönünde baskılar yapıldığı belirtilmiştir.

Bundan sonraki bölümde DARBE PLANLARININ uygulanması ile ilgili elde edilen deliller sırası ile anlatılacaktır. Öncelikle darbe planları ve nasıl uygulamaya konulduğu Özden ÖRNEK ve Mustafa BALBAY’ın günlüklerinden yola çıkılarak, devamında da yapılan her planının nasıl ve ne şekilde uygulamaya konulduğu delilleri ile anlatılacaktır.

ÖZDEN ÖRNEK VE MUSTAFA BALBAY’IN GÜNLÜKLERİNDEN DARBE PLANLARI ve GİRİŞİMLERİ İLE İLGİLİ NOTLAR

ÖZDEN ÖRNEK’İN GÜNLÜKLERİDEN DARBE PLANLARI İLE İLGİLİ NOTLAR: Mehmet Şener ERUYGUR’un Genel Başkanlığını yaptığı ADD Genel Merkezi Başkan odasında ele geçirilen 7) nolu CD içersinde “ÖZDENİN BİLGİSAYARI”  isimli klasör  içerisinde de “ÇAĞDAŞ TÜRKİYE”, “Ek(Kadro)”, “JANDARMA GENEL KOMUTANLIĞININ BİRİFİNGİ”, “Strateji”, “Yasalar” isimli word belgeleri, “ankara” isimli PDF belgesi ile “özden günlük” isimli alt klasör olduğu, bu alt klasör içerisinde de 27 adet alt klasör, 6 adet Excel belgesi ve 2 adet word belgesi dosyaların bulunduğu görülmüştür. Dosyaların yapılan incelemesinden ,günlüğün Özden Örnek tarafından askeri okul yıllarından beri tutulduğu,içeriğinde farklı yaşam kesitlerinde çekilmiş fotoğrafların ın yer aldığı,özellikle 2003-2005 isimli klasör içerisinde, Deniz Kuvvetleri Komutanlığı dönemini anlattığı anlaşılmaktadır.

2003-2005 yıllarına ait günlükler incelendiğinde, her gün olmasa da 3-5 gün aralıklarla notlar tuttuğu, bu notlar içerisinde o yıllarda yapmayı tasarladıkları darbenin planları ve darbe sürecini anlatır notlar olduğu görülmüştür.

2003-2005 yıllarına ait notlar 1004 sayfadan oluşmaktadır. Söz konusu notlar ayrıntılı bir şekilde incelenmiş ve sadece Darbe planı ve hükumetin devrilmesi ile ilgili bölümlerin  burada anlatılması cihetine gidilmiştir.Hatta darbe planları ve hükumetin devrilmesi ile ilgili yapılan çalışmaların anlatıldığı notlar içerisinde aynı gün  gelişen diğer olaylarında anlatıldığı görülmüştür. Anlatımların uzun olmaması  amacıyla notlara sadece soruşturma  konusu  ile ilgili kısım konulacaktır. Ayrıca alınan notların açık ve net olarak anlaşılabilmesi için de herhangi bir  değerlendirme yapılmayacaktır.

  “19- 25 Mayıs 2003” başlıklı notta, “23 Mayıs günü PBS denetleme sonuçlarını tartıştık Çok önemli sonuçlar çıkarılmış,  bazı engeller var….. Akşam Sevil ile beraber Sarıyer’de I.  Ordu K ve eşi tarafından genelkurmay başkanı ve komutanlar onuruna verilen  akşam yemeğine gittik.  Bizimki ve havacı yoktu.  Kara kuvvetleri ve Jandarma genel komutanı ile yaptığımız görüşmelerden anladığım,  Genelkurmay başkanına karşı tam bir tavır oluşmuş vaziyete., kendisini yumuşak ve korkak buluyorlar.  Ayrıca AKP ile ilişki içinde olduğundan şüpheleniyorlar.  Cumhuriyet gazetesi yazarlarından Mustafa Balbay Jandarma Genel Komutanına gelerek             “Bildiklerimi bir yazarsam kaçacak delik bulamaz” demiş.  Bugün ayrıca Cumhuriyet gazetesinde “Genç subaylar AKP'den tedirgin” başlıklı bir haber yayınlandı.” ,
“26 Mayıs- 1 Haziran 2003” başlıklı notta, “Öğleden sonra 14:00da genelkurmay başkanı gündemde olan “Genç subaylar” konusu ile ilgili açıklamalar yaptı.”, 

“Genelkurmay Başkanı Orgeneral Hilmi Özkök bugün saat 14:00'de Genelkurmay Karargahında gazetecilerle bir araya gelip "Genç Subaylar Endişeli" haberlerine açıklık getirdi.”

“Genelkurmay Başkanı Orgeneral Hilmi Özkök,  son günlerde tartışma konusu olan haberlerle ilgili olarak genç subaylar tedirgin şeklinde bir durum olmadığını,  bir tedirginlik söz konusu ise Genelkurmayın bütün olarak rahatsızlık duyduğu konular olduğunu, ancak bunun çözümünün demokratik zeminler olduğunu söyledi.”,

“Yabancı basın organlarında yer alan Türkiye'de darbe olabilir mi şeklindeki yayınlar hakkında ne düşündüğü sorulunca Org.  Özkök.  "darbe sözcüğünün bu odada konuşulmasını bile reddediyorum.  Onlar Türk Silahlı Kuvvetleri'ni tanımıyorlar" dedi.”

“Genelkurmay Başkanı bir başka konuya da özenle vurgu yaparak,  Komutanlar arasında görüş ayrılığı varmış gibi gösterilmesinin yanlış olduğunu söyledi.”,

“Org.  Özkök,  "Hassasiyetlerinizi iletiyorsunuz.  Bir şey yapılmazsa ne olacak sorusuna" "bu soruya cevap vermek istemiyorum" diye yanıt verdi. “,

"28 Şubat devam ediyor mu" sorusunu ise şöyle yanıtladı:
      
"28 Şubat sebep sonuç ilişkisidir.  Sebep ortadan kalmadıktan sonra sonuç da devam eder",

“28 Temmuz” başlıklı notta, “….Bu arada Albay B… V… emir subayımı arayarak benimle özel bir konu görüşmek istediğini söyledi.  Öğleden sonra kendisini kabul ettim.  Belgütay daha önce benim yanımda çalışmış bir deniz piyade subayı.  1998 yılında kendisini MSB teftiş dairesine müfettiş olarak atamıştık.  Son iki yılın birinci senesinde Başmüfettiş olmuş ve ikinci yılında da Özel kuvvetlere atanmış.   Yanıma geldikten sonra doğrudan konuya girdi. : “Efendim sizi ilgilendiren bir konuyu size anlatmak için geldim.  24 Haziran günü genelkurmay başkanı ile bir görüşme yaptım ve bana sizin hakkınızda bazı sorular sordu.  Bu soruları ve verdiğim cevapları bilmenizi istedim.  Daha öncesinden başlarsam takriben 8-9 ay önce Bülent ALPKAYA beni Deniz Kuvvetlerinin arka kapısından gelmemi isteyerek benimle görüşme talebinde bulundu.  Bende giderek kendisini gördüm.  Bana “Özden’in bir mahkemesi var ben üçüncü seneye uzamak istiyorum.  Bu nedenle Özden hakkında ne yapabilirsin” diye sordu.  Bende “ Özden amirali tanırım bana göre dünyanın en dürüst insanlarından biridir.  Ben onun hakkında hiçbir şey yapamam” dedim.  ….Genelkurmay başkanı bana sizin hakkınızda “ Özden paşayı nasıl tanırsın” diye sordu.  Bende “ Zeki çalışkan ve dürüst bir komutan olarak tanırım “ dedim.  Sonrada “peki kendisi kuvvete gelirse yolsuzluklar ile mücadele eder mi “ diye sordu.  Bende “bir ay içerisinde üstüne gitmezse bende rütbelerimi sökerim” dedim.  Ayrıca Bülent Paşa ile olan konuşmamızı kendisine anlattım ve bu konuşmayı da cebimdeki bir alete kaydettim.  İsterseniz size bir kopya veririm.  “Bunun üzerine bende kendisinden kayıttan bir kopya istedim ve bana bu Çarşamba günü Ankara!ya gittiğimde ordu evine getireceğine söz verdi.  ….Ayrıca Erdal Şener’in de kasasında olan 535 bin dolar devlet özel ödeneği ile Zirvekentte kendisine iki daire aldığını belirtti.  Genelkurmay başkanı bütün bunları biliyormuş.  Ama işlem yapmıyormuş.  Geçen yıl durumu Kıvrıkoğlu na rapor edince kendisine “TSK’da bazen görev dürüstlükten önemlidir” cevabı almış ve ertesi günü Deniz Kuvvetleri tarafından Özel Kuvvetlere atanmış….” ,

“02 Eylül  2003” başlıklı not içerisinde, “Sabahleyin Kara Kuvvetleri Komutanını ziyarete gittim. Bu ziyarete Hava K.K. ve Jandarma Genel K. ‘da katıldı. Genelde bundan sonra ne gibi hareket etmemiz hakkında konuştuk. Ben kendilerine özel bir çalışma yaparak bir durum analizi ve öneriler hazırlamamızı önerdim. Kabul ettiler. Anlaşılan  bundan sonra bahriye işlerine daha az zaman ayırıp siyasi gelişmeleri takip etmek zorundayız.” ,

“6 Eylül  2003” başlıklı notta, “Yapmakta olduğum özel çalışmayı tamamladım ve ilgililere gönderdim.” ,

“22 Eylül 2003” başlıklı notta, “Bu gün  çok yoğun bir gün oldu Sabahleyin brifingin ardından inceleme gezisinde gördüklerimi karargaha anlattım. Sonra MGK genel sekreterini ziyarete  gittim ve döndükten sonra karargah ile çalıştım ve 14:00 da Genelkurmay karargahına gittim. Bizlere TSK güçlendirme vakfı ve SSM’in hissedarı oladukları şirketlerinde meydana gelen yolsuzluklar anlatıldı. İnanılmayacak yasal yolsuzluklar var. Yapanların arasında sadece biri denizci diğerleri çoğunluk havacılarda olmak üzere karacılarda var. Paralarımızın nasıl sokağa atıldığını ve bazı insanların nasıl lüks hayat yaşadıklarını gördük. Bu takdim bitiminden sonra 1 ekim meclis açılışına eğer TBMM başkanı kapıda bizleri turbanlı ve eşli olarak karşılarsa gitmeme kararı aldık. Sonra bizler (komutanlar) Jandarma Genel Komutanlığına geçip çok özel olarak konuştuk. Şu kararları aldık:

AKP hükümetini vazgeçirmek için neler yapılması konusunda yapılan hazırlıklar bu hafta Genelkurmay Başkanına takdim edilecek.

İncelemesi için kendisine fırsat verilecek ve sonra onun niyetleri ve görüşü sorulacak.

Eğer bizle aynı fikirde veya yakın ise yolumuza devam edeceğiz.

Eğer bir işlem yapılmasını kabul etmezse kendisine “Ya sen çekil yahutta biz çekiliyoruz “diyeceğiz..

Kısaca planımız bu. Bu konuyu ve planı tartıştık. Kara Kuvvetleri Komutanı ikide bir ne kadar rahatsız olduğunu belirtip, bir şeyler yapılmalı diyor. Kendisinin YÖK konusunda attığı adımları bayağı benimsemiş. Belkide  hükumetin attığı bazı adımların reaksiyon göreceğini belirtmek bakımından iyi oldu ama, imam yine de bildiğini okuyacağı için yetki olmadığı sürece veya  hükumet  korkutulmadıkça yapılacak hiç bir eylem hükumeti kararından vazgeçiremeyecektir. Neyse bu arada Fırtına  ayağa kalktı ve haydi hep beraber el sıkışalım dedi ve dördümüz ellerimizi üst üste koyup el sıkıştık! Bana çok komik geldi. Ortalık da sezdiğim kadarı ile JANGENK kışkırtıcı rol oynuyor. İllaki bir şeyler yapılmalıdır. Diyor.” ,

“25 eylül 2003” başlıklı notta “…Öğle yemeğini takiben misafirler ayrıldı. Diğer ziyaretçilerimiz geldi. Mehmet ve Nihat Özbağ ile Rüştü Kazım Yücelen geldiler. Hepsi ile TSK’nın dışardan nasıl göründüğü ve başımızdaki dertten nasıl kurtulacağımız konusundaki görüşlerini aldım. Cevaplar ilginç:

TSK kan kaybediyor

Halk hala TSK’ne olan ümidine bağlanmış

Bu adamlar 15 yıllık program yapıyorlar

Sivil sektörü kredi ve tehditle sindirmişler

Yeni bir lidere gerek var ama bulamıyoruz” ,

“26 eylül 2003” başlıklı notta, “Sabahtan öğleye kadar özel çalışmayı yaptım. Güzel hazırlanmış. Bazı eksik noktalar vardı onları not ettim ve öğle yemeği için Kara Kuvvetleri Komutanlığına gittim. Özel çalışma üzerinde konuştuk. Hepimiz aynı fikirdeyiz. Bu çalışma Tüm ordu komutanları ve bizlerin fikirlerini yansıtıyor. Bu çalışma Kara Kuvvetleri Komutanı tarafından Genelkurmay Başkanına verilecek ve onun reaksiyonu beklenecek.. Çalışma biraz muhtırayı andırıyor ama Kara Kuvvetleri Komutanı’na onu yumuşatarak vermesini söyledik. Eğer Genelkurmay Başkanı onaylamazsa problem o zaman başlayacak. Ya o gider yada biz gideriz. Ama ülkenin gidişi çok kötü ve birilerinin buna dur demesi lazım. Aksi halde kısa sürede İran’a döneceğiz. Sonra karargaha gelerek Azerbaycan Kara ateşesini kabul ettim.” ,

 “30 Eylül 2003” başlıklı notta, “Çok yoğun bir gün oldu. Sabahleyin önce gazetelere baktım. Tüm gazeteler DEHAP kararını açıklanmasına rağmen bizlere geniş yer vermişlerdi. Kara, Deniz ve Hava Harp okullarında konuşmalar yapan biz kuvvet komutanlarının konuşmalarına geniş yer verilmişti. Bir değerlendirme henüz yapılmamıştı. Sonra Kara Kuvvetleri Komutanı aradım özel çalışmayı sahibine vermişti. Dört noktada itiraz olmuştu. Adamların şeriat devletini kurmak istediğine inanmıyormuş.......Diğer gerekçesi de önemli ama en önemlisi budur. Yani esasdan aramızda fark var. Tedbirler ile genelde hemfikir olmuş. Bende Kara Kuvvetleri Komutanına “bu çalışmayı kendisine vermek dahi önemliydi. Bence iyi yaptınız. Hemfikir olmak veya olmamak onun bileceği şey..Eğer böyle devam ederse istifam çantadadır ve hemen verir ve giderim. Dünya umurumda değil” dedim. Sonra bende kendisine İstanbul’dan aldığım bilgileri anlattım.” ,.


“8 Ekim 2003” başlıklı notta, “Sabah Ufuk beni erkenden kaldırdı. Kara Kuvvetleri Komutanı bizlerle 07:35 de görüşmek istiyormuş. Toplandık. Konu İHL yasa tasarısı. Dün akşam komutan ile yaptığı görüşmeden çok rahatsız olmuş. Komutan ona aldırmaz bir tavır ile cevap vermiş. Bende kendisine bana söylediklerini anlattım. Şaşırdı kaldı. Karargahlarımıza bu konuda ayrı ayrı çalışma yaptırmaya karar verdik. Sonunda Cuma günü bu çalışmaları birleştirip seçenekli bir öneri ile Genelkurmay’a göndermeye karar verdik. Mühim olan bunda sonrası ne olacak. Genelkurmay Başkanı yazdıklarımızı kabul ederse sorun yok. Etmezse ne yapacağız. Kahvaltıya oturduk. Komutan yorgun gözüküyordu. Sebebini sorduk. “Dün gece uyuyamadığını ve İHL yasasından tedirgin olduğunu” söyledi. Bu sözler dün gece onun huzurunu kaçırdığımızı gösteriyordu. Bilhassa kahvaltı sırasında Hurşit paşa “Gazetelerde İHL ile ilgili haberleri gördünüz mü” diyerek bilerek ve planlı bir şekilde konuyu açtı ve Genelkurmay Başkanını konuşturmaya başladı. Her taraftan sıkıştırmaya başladık Kahvaltıdan sonra hemen karargahı aradım ve talimat verdim. Diğer taraftan da Kocaeli Üniv. Rektörünü aradım ve ona da rektörler olarak bu işi hemen ve sert bir şekilde protesto etmelerini arkalarında olduğumuzu söyledim. Sonra önce Hava Eğitim K. Korg. Nuri Solakoğlunu, sonra Landsoutheast Org. Orhan Yöney ve Güney Deniz Saha K. Korageneral Lütfü Sancar’ı ziyaret ettik. Tüm gittiğimiz komutanlar bölgelerindeki irtica durumu ile ilgili bilgi verdiler.. Aramızdaki durum şöyle: Hiç birimiz Genelkurmay Başkanının cesur bir kişi olduğunu zannetmiyoruz. AKP hükümetine karşı zaman kazanmak için bizi oyaladığını zannediyoruz. Geçen yıl biz yoktuk ama olanların anlattığına göre Hükumetin  attığı her anayasa karşıtı harekete yumuşatıcı bir bahane bulmuş. Geldiğimden beri benim gözlemimde aynı. Hükumet ile adeta gizli bir anlaşması varmış gibi davranıyor. Halk nazarında zemin kaybettiğimiz ve gözden düştüğümüz, halkın güvenini kaybettiğimiz kesin olmakla beraber gerekli davranışı sergilemiyor ve hala hükumet ile iyi geçinmeye gayret ediyor. Belki de hafif anlamda yaptığı çıkışlarda danışıklı dövüş. Sanki bizi askıda tutmak ve yumuşatmak gibi bir misyonu var. Kara kuvvetleri Komutanı sonunda işin başına kalacağını biliyor. Bu nedenle çok dikkatli ve her olayı takip ediyor. Yaptığı her hareketin duyulmasını ve  anayasal kurumları yalnız olmadığı intibaını vermek istiyor. Çok dürüst ve güvenilir insan. JANGKK tam bir şahin Genelkurmay hakkında bir kanaate sahip olmuş ve o kanaat kendisinde bir saplantı haline gelmiş..Genelkurmay ne yaparsa yapsın şüphe ile karşılıyor. Ona göre Genelkurmay bizi oyalıyor. Kendine göre hesapları da olabilir.  Havacı bence hala ortalığı tartıyor. Ama güvenilir biri. Hepimiz aynı şekilde birbirimize güvenerek hareket ediyoruz.” ,


“10 Ekim 2003”başlıklı notta, “Bu gün  yoğun bir gündü. ...Öğleden sonra Aydın Doğan geldi. Kendisine gazeteci olarak mevcut düzene destek vermemesini bu işin sonuna gelmekte olduğumuzu anlattım. Kendisi de günah çıkarmaya gelmiş. Üzerine atılan pislikler ile ilgisi olmadığını ve Cumhurbaşkanı’nın meclisin açılışında yanlış hedef gösterdiğini kendisinin medya tekeli yaratmadığını ve daima dürüst temiz bir gazete patronu olduğunu söyledi. O gittikten sonra Rıfat Hisarcıklıoğlu (TOBB) geldi. ABD. Brüksel ve  Kıbrıs da yaptığı temaslar ile ilgili bize bilgi verdi. En ilginç bilgisi ise VİVENDİ firmasının sahibinin söylediği “Eşim Avrupa konseyinde parlementer. Bana söylediğine göre  dini yüzünden Türkiye’nin AB’e üye olması mümkün değil.” Demiş.”,

“25 Ekim 2004” başlıklı notta, “Akşam Bilkent müzik salonunda verilen bando konserine gittik. Kara Kuvvetleri Komutanı hakikaten takdire değer bir çalışma yapmış ve bizlere bir müzik ziyafeti çekti. Konserde Ankara’da bulunan tüm rektörler ve Cumhurbaşkanı’da katıldı. JANGENKK ile Cumhurbaşkanı’na giderek turban konusunda yaptığı vurgulama nedeni ile kendisini destekledik ve herkesinde kendisine destek verdiklerini söyledik. 20 ekim resepsiyonu için verilen davetiyelerde AKP’liler eşsiz çağrıldığı için kıyamet kopmuş ve Cumhurbaşkanı’nı bütün gazeteciler tenkid etmişti. Rektörlerde YÖK tasarısının hazırlanması konusunda kendi aralarında çelişkiye düşmüşler ve Kocaeli Üniversitesi Rektörü bana ne yapmaları gerektiğini sordu. Bende “Hükümet ile yaptığınız veya yapar gibi göründüğünüz uzlaşma toplantılarına devam edin “dedim. Çok hoşlarına gitti. Hepsini bir gün yemeğe davet ettim.”,

“7 Kasım 2003” başlıklı notta, “İstanbul Üniversitesi Rektörü Kemal Alemdaroğlu YÖK başkanı Kemal Gürüz ile birlikte bu tutucu ve dinci iktidara karşı tam bir kurtuluş savaşı veriyorlar. Adamların bütün derdi iki Kemal’i halletmek. Kendisi ile bu mevzuları konuştuk. Bana “Artık sizin de biraz sesinizin çıkması lazım. Çok yalnız kalıyoruz “dedi. Kendisine “ Öyle değil.. Bizler sesimizi açamaz hale getirildik. Açsak bir türlü açmasak bir türlü. Ama sizlere el altından her türlü desteği veriyoruz. Sıkılmadan ve çekinmeden devam edin gerektiğinde arkanızda bizlerin olduğunu daima hatırlayın. Biz lazım olduğumuzda sizlerin yanınızda olacağız.” dedim. İkimizinde hemfikir olduğu konu bu iktidarın yavaş yavaş ülkeyi dini yönetime teslim etmek de olduğu idi. Her gün bir yeni dinselleştirme teşebbüsü ile karşılaşıyoruz.. Turban bir türlü gündemden inmiyor. Şimdi de Kamu yönetiminde reform tasarısı meclise getirildi. Basın adeta iktidarın borazanı olmuş. Demokrat olabilmek ve öyle gözükebilmek için ülkesini adeta satışa çıkarmış bir sürü satılmış, adi hırsız köşe yazarı bu tasarı lehinde yazılar yazıyor.”,


Aynı başlıklı not içerisinde “16:30 da önce Hava Kuvvetleri K ve sonrada Kara Kuvvetleri Komutanına gittim. İbrahim bana çok dertliydi. …Kendisini teselli ettim ve her türlü desteğimin ondan yana olduğunu söyledim. Beraberce Kara Kuvvetleri Komutanlığına gittik. JANGENK’da geldi. Daha biz yeni içeri girmiştik ki Genelkurmay Başkanı Kara Kuvvetleri Komutanını aradı ve ABD’nin isteği üzerine hükümetin Irak’a asker göndermek den vazgeçtiğini ve bu mevzuda biraz sonra General Jones’un kendisini arayacağını ve kendisine ne söylemek gerektiğini sormuş. Az sonra da beni aradığına dair haber geldi. Bende kendisini aradım . Bizim hep beraber olduğumuzun haberini almış. Sesi çok bozuktu. Herhalde bizim ondan habersiz toplanmamız onu çok rahatsız etmişti. Bana da aynı soruyu sordu. Hepimizin hemen bir kaç konu tesbit ettik ve Aytaç paşa’ya verdik. O da bunları hemen kendisine bildirdi.  Sonra  kendi aramızda konuşmaya başladık. Bu toplantıyı ben talep etmiştim. Önemli bazı konular konuştuk.  İbrahim istifa olayını açıklayınca kızılca kıyamet koptu. Kara Kuvvetleri Komutanı Komutanı Orgeneral Aytaç Yalman çok bozuldu ve kendisine ait benzeri bir olayı anlattı. Ekim ayı başında Harp Okulları açılışı için yapılacak konuşmada hepimiz mesajlar vermeye karar vermiştik. Genelkurmay Başkanı açılışdan bir gün önce Kara Kuvvetleri Komutanı konuşma metnini istemiş oda ben size bu metni veremem demiş. Peki ben kuvvet komutanlarının metinlerini kontrol edemiyecekmiyim demiş. Oda hayır edemezsiniz. Diye cevap vermiş.  Bunun üzerine hepimiz artık bu Genelkurmay Başkanı ile işlerin yürüyemiyeceğine kendisinin başka menfaatler peşinde olduğunu korkak ve hükumet yanlısı olduğuna, dışarıdan cumhuriyetçi gözükmekle beraber içeriden dinci bir görüşü desteklediğine kara vedik. Bunun üzerine  bende şunları söyledim. 

AB’nin ilerleme raporu bizim için büyük bir şans oldu. Bana kalırsa AB intihar etti. Artık bundan böyle bizi almak istediklerini zor  ikna edeceklerdi. Bizim bundan sonra yapmamız gereken  AB’nin bizi istemediğine dair olan konunun üzerine giderek her tarafta bunu yaygınlaştırmamız. Böylelikle hükumetin eline geçmiş olan AB kozunu elinden alarak onları iç siyasete döndürerek bizden korkacak hale getirmemiz lazım. Bunu yaparken de daima sert açılamalardan kaçınmamalı ve onlara gerekirse her şeyi yapabileceğimiz intibaını vermeliyiz dedi. Tabi bu arada en önemli konu Kıbrıs ve mahalli seçimler. Kıbrıs’ı istediğimiz şekilde çözümsüz olarak bırakmalıyız ve bu arada Kıbrıs muhalefetinin seçimi kazanmasını da önlemeliyiz. Böylece AB’ne ikinci bir darbe vurabileceğiz. Mahalli seçimler için muhakkak bir alternatif cephe yaratılmasına çalışmalı ve bu adamların Ankara ve İstanbul’da kazanmalarını önlemeliyiz dedim.” ,

“15 Kasım 2003” başlıklı notta, “Tatbikatın bitiminden sonra Kara Kuvvetleri Komutanı ile Harbiye orduevine gittik. Kara Kuvvetleri Komutanı anlatmaya başladı:

- Pazartesi günü alışılmış şekilde kendisine haftalık bilgi vermek üzere aradım. Sesi biraz tuhaftı ve buruktu. Ben anlamamazlıktan gelerek kendisine anlatmaya başladım. Bitirince o bu sefer konuşmaya başladı.

- Cuma akşamı sizleri aradığımda hepinizi benden habersiz olarak  senin orada toplanmış bir durumda buldum. Benden habersiz toplanmanıza da üzüldüm.

-Bizler muhtelif zamanlarda çay içmek sohbet etmek için toplanıyoruz. Bu ilk değil. Bugüne kadar kaç kere toplandık. Bu seferde istek Özden den geldi ve son gelişmeleri, Kıbrıs, AB gelişme raporunu hep beraber değerlendirelim istedi. Bizde bunun üstüne toplandık. Bunda be bir yanlış taraf görmüyorum. Eğer size karşı bir hareket  içinde olduğumuzu zannediyorsanız yanılıyorsunuz. Zira böyle bir iş herhalde resmi dairelerde olmaz. Onun içinde endişenizi anlamadım.

 Böylece Genelkurmayın planı ilk defa belli oluyordu. Bu plan üzerinde Kara Kuvvetleri Komutanı ile tartıştık. Zira bazı konuların açığa çıkması gerekiyordu. Onlar bize çalışma sonuçlarını verince bizim bu konu üzerinde çalışmamız ve konun hafifletilmesini önlememiz gerekiyordu. Diğer bir konu Şurada bu öneriler tartışırken Başbakan olmamalıydı. Zira bu şekle gidilirse olay normal bir şura tartışmasına dönecek, kendisi hiç konuşmayacak buna mukabil bizleri konuşturarak aynen Çetin Doğan’ın durumuna düşecektik. Buna engel olunmalıydı.  Her kafadan bir ses çıkmasını önlemek içinde şura öncesi bir toplantı yapılarak herkes aynı hizaya getirilmeliydi. Önceden nabız yoklandığı için hiçbir çatlak ses çıkacağını zannetmiyorduk. Hatta Kara Kuvvetleri Komutanı Yaşar ile de görüşmüş. Bende bu konuyu çok merak ediyordum. Zira Yaşar ileride G olabilecekti. Ama oda kendinden beklendiği şekilde “ Önümüzde iki seçenek var. Ya bu iktidara hiç sesimizi çıkarmayacağız. Yada sopa zoru ile istediğimizi yaptıracağız.”  demiş. Kendisinden bende bunu beklerdim. Ama gene de onun durumunu takdir edip mümkün olduğu kadar kendisini korumamız lazım.

Şener’in bazı sivri fikirleri var. O bizden biraz farklı bu konulara yaklaşıyor. Ama onun fikirlerini benimsemek şimdilik mümkün değil. Çok dikkatli olmalıyız gereksiz yere tırmandıracak hareketlerden kaçınmalı ama az derecede de reaksiyon göstermemeliyiz” 

Katılıyorum. Ben Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur’nın fikirlerinin ne olduğunu başından beri  farkındayım. Amacımız mümkün olduğu kadar beraberce hareket etmek.” ,

“19 Kasım 2003” başlıklı notta, “Öğleden sonra 14:00 de Genelkurmay Başkanı başkanlığında toplanarak MGK’da konuşulacak konuları gözden geçirdik. Genelkurmay Başkanı kendine bazı konuşmalar hazırlamış. Bizi dinlemedi bile söylediklerimizi de kaale bile almadı. Bilhassa KK ne derse hep ters yanıt verdi. Anlaşılmaz bir tutum içerisinde  Konuşmalarında hep hükumeti savunuyor ve sizin doğru dediğiniz her konun tersini ileri sürüyor. Eğer bir sivri konu olursa ve savunamayacak durumda ise “Bunu sen söyle “ diyor. Buradan çıktıktan sonra JANGENKK bizi davet etti ve onun odasına gittik. İbrahim yurt dışında olduğu için toplantıda yoktu. Durumu değerlendirdik. Aynı mevzuları tekrar konuştuk ve MGK’da hiç konuşmama kararı aldık. Bu arada JANGENKK bize yine bir sürü irtica ile ilgili resim ve takip neticesi yapılan tesbitler ihtiva eden yazılar dağıttı. Eylül başından beri biriken miktar inanılmaz hacimde. Hala irtica yaygın değildir diyebilmek için insanın aklında başka fikirler olması lazım.” , 


“22 Kasım 2003” başlıklı notta, “KK’lığında toplandık. Ne yapacağımızın programını yaptık. 1 Aralık günü bizlere yani kuvvet komutanlarına bir takdim yapılacak. Bu takdimi müteakip 3 kasım günü Şura üyelerine bir takdim yapılacak ve sonra konu Başbakana ve Cumhurbaşkanı’ na iletilecek. Şura toplantısında amacımız Ağustos 2004 ayına kadar olacak sürede bu hükumet bildiğini okumaya devam ederse komuta heyetinin, halkında duyacağı bir muhtıra vermek şeklinde bir yetki almak. Akşam Kara Kuvvetleri Komutanı verdiği akşam yemeğine katıldık. Öğlen yaptığımız toplantıda artık hepimiz bu işin bu Genelkurmay Başkanı ile gitmeyeceğini bu adamın kendi menfaatlerini ülke yararı önünde tuttuğunu, korkak ve hükumete yanma peşinde olduğuna dair fikir birliğine vardık. Bizi takip ettirdiğini de zannediyoruz” ,


“03 Aralık 2003” başlıklı notta, “Sabah Kara Kuvvetleri Komutanlığında başarılı birlikler ödül törenine katıldık.” “…Sonra beraberce Genelkurmaya geçerek 15:00dan itibaren çok önemli toplantıyı icra etmeye başladık. Önce Genelkurmay bize Pazartesi günü yaptıkları takdimin aynısını yaptılar ve Genelkurmay Başkanı sonra en kıdemsizden başlamak üzere tüm katılanlara söz verdi. Söz alanların ifade ettikleri konular sırası ile ve özet olarak aşağıdadır.

Faruk Cömert:

AKP yerel seçimleri kazanırsa TSK’ne karşı daha da küstahlaşabilir. Bu hükumet amacına ulaşabilmek için batıya daha fazla taviz verebilir, dolayısıyla haklarımızı da kaybedebiliriz.

Yener Karahanoğlu

Pozitif eylem için neredeyiz. Acaba geçmi kalıyoruz? İcraatlarının izlenerek sonuçlarına göre karar vereceksek, geç kalabiliriz. Onlar nasıl tam demokrasiyi kullanıyorlarsa bizde onlara tam demokrasi ile mukabele etmeliyiz. Yani azınlık olarak çoğunluğa hükmedemiyeceklerini anlatmalıyız.. Bir yol olarak AKP dışındaki tüm partiler bir cephede birleştirilmelidirler. Kadrolaşma benim olduğum bölgede %90 oranında gerçekleşmiştir. Daha başka kadrolaşma beklemeye gerek yoktur.

Orhan Yöney:

AKP’nin iktidar olmasına rağmen muktedir olamadığı halka gösterilmelidir. Bu yönde eylemler yapılmalıdır. Zaman geçtikçe karşımızdaki kitle büyümektedir. Bunlar kadrolaştıkça genişliyorlar. Dolayısıyla zaman lehimize çalışmıyor. Bu nedenle ileride bir eylem yapmaya gidersek, alacağımız tedbirler çok sancılı olabilir. Eylemlerimiz aralık 2004 dönemine kalmamalıdır. O tarihlerde AB, AKP’nin isteklerini yapacak bu ise bizim aleyhimize olacaktır. Bu nedenle eskalasyonu hızlandırmalıyız.Halka bazı şeyleri açıkça anlatmalıyız. Yazarlar ve önemli kişiler ile temasa geçerek ”eğer demokrasiyi korumak istiyorsanız biz sizinleyiz “ diye mesaj vermemiz lazım. Yargı bitmiştir. Yargıdan medet ummamalıyız. Ama yargıyı eski rayına oturtmak için destek vermeliyiz. Doğal mütefiklerimiz, üniversiteler ve sendikalardır. Bu kurumlar bizlerden işaret beklemektedirler. Halkdan uzaklaşmışız, Halka daha çok yaklaşmalı ve şeffaf olmalıyız. AKP’nin hassas taraflarından birde milletvekili dokunulmazlığıdır. Bu konuyu işlememiz gereklidir. Siyasete bulaşmayacak şekilde derneklere üye olalım. Böylelikle kendimizi daha iyi tanıtır ve fikirlerimizi etrafa daha iyi yayabiliriz.Muhalafet partisinin üzerine daha çok gitmeliyiz. Birgün müdahale etmek zorunda kalırsak sizde hesap vereceksiniz mesajını onlara verelim. Emniyete çok güveniyorlar ve bizim karşımızda onları seçenek olarak görüyorlar. Memurları iki kategoriye ayırmışlar. Alnı secdeye değenler ve alnı secdeye değmeyenler. Eskalasyonun Başbakana bu takdimi yapmakla etkili olacağını zannetmiyorum. Biz AKP’ye gücümüzü göstermek zorundayız. Bizi hafife alıyorlar.

Şükrü Sarıışık.

Bizim çok fazla zamanımız   kalmadı. Onların icraatlarının demokrasi ile önlenmesi mümkün değil. Alternatif lazım. Kamuoyunun bizden beklentisi var. Çoğunluğun hakkını gasp ediyorlar. Erbakan kararı onları rahatlatmıştır. (Bugün Yargıtay Erbakanın sahtecilik verilmiş olan  iki buçuk yıla yakın hapis cezasını onadı).

Fethi Tuncel

Takdimde belirtilen hassas taraflarından hiçbirini istismar edemeyiz. Alaternatif olarak karşılarına bir siyasi alternatif çıkaramayız. Basının desteğini alamayız. Eylem planını biran önce tesbit ederek icraata geçmeliyiz.

Fevzi Türkeri

Devletin bütünlüğü tehlikededir. Bu takdimi seçimden sonra Başbakana anlatmanın bir yararı yok. Doğu ve güneydoğu  Anadolu’da bölücülük hız kazanmıştır. Ülkemiz süratle bölünmeye gitmektedir. Şimdiden tedbir alınmalıdır. Basın, TÜSİAD, sermaye sahiplerini toplayıp bu iktidarın yaptıklarını anlatalım. Onları tarafımıza çekmeye çalışalım. Eylem planında çok zorluklar ile karşılaşacağız. Toplum iktidarın yaptıklarına pembe gözlükler ile bakmaktadır. Yerel seçimlerden önce başbakana bu işlerin böyle gitmeyeceğini anlatalım.

Oktar Ataman 

Kötü bir tablo bedbin olmamak lazım. Doğu ve güneydoğu Anadolu’da bölücülük ve irtica iç içe beraberce hareket ediyorlar. Hızla bölünme noktasına gidiyoruz. Bu iktidar güvenliğimize ve anayasamıza bir tehdittir. Bertaraf etmek için her şey yapılmaktadır. Kamuoyunun kazanılması gerekir. Medya patronları önemli. Bu kişiler , birebir konuşularak tarafımıza kazanılmalıdırlar. Eylem planını süratle geliştirerek icraata koymalıyız.

Hurşit Tolon

Bu iktidar ne olduğunu ortaya koydu. Ancak takiyyeye başvuruyor. Arkasında ABD, AB var. Bunlar Ortadoğuyu 1915’de yaptıkları gibi şekillendirme istiyorlar. Bu hükumetten öncelikli tehdit bölücülük, sonra irticadır.İ rtica bunların devlet yapısı içerisindeki kinin ifadesidir. Seçimden önce ikaz etmezsem önümüze aşamıyacağımız bir engel çıkacaktır .Halk bize sırtını çevirmez. Bu hükumet ulusal onurumuz ile oynamaktadır. Onur kırıcı bir durumdayız. Üniter yapımıza zarar verilmektedir. Bu iktidarın alternatifi var mı? Şu anda yok gibi görünüyor. Muhalefete bu konu anlatılmalıdır .Dünya kamuoyuna açıklanan konular onurumuzu kırmaktadır.(Pek çok örnek verebiliriz. Bir örnek dil konusunda yaşananlardır.)Uyum paketi altında hazırlananlar sadece bölünmemizi kolaylaştıracaktır. Ruhban okulu ve ekumenik sıfatı ile yapılanlar bu ülkeyi parçalayacak adımlardır.

Şener Eruygur.

Söylenecekler söylendi. Sadece bir iki konu ilave etmek istiyorum. Her sey elden gidiyor. Örneğin Emniyet teşkilatı Jandarma ile yarışıyor ve onu kötüleyerek yükselmeye çalışıyor. Ayrıca WEB sayfası açmışlar ve Başbakanı destekliyorlar. Suriyeli aracılar son olayda emniyetten daha sıcak ve yakın davrandılar. Bizden bilgi saklıyorlar.

Yaşar Büyükanıt

Ortaya konan stratejinin bazı gerekli parametrelerin ilavesi  ile gözde geçirilmesi uygundur. Vahim bir tablo. Jeopolitik açıdan ABD ve AB ülkemize Ortadoğuda yeni bir rol biçmeye çalışmaktadır. Yeni model bir Türkiye yaratmaya çalışmaktadırlar. BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN, ABD’ne gittiğinde Fethullah Gülen ile buluştular .Ak ismi bilinerek ve kasıtlı olarak Bedüüzamanın  yazıflarından alınmıştır. ABD, AB ve Türkiye’yi manipule etmektedir.Direnmenin başladığı yerde ekonomi bir silah olarak kullanılmaktadır. Pozitif davranmalıyız. Acaba zamanımı geçti. Bence geçti. Dead line seçimlerdir. Eylem planında tedbirleri sıralamak kolay ama uygulanabilir olmalıdırlar. Kamuoyu desteği için  en önemli kaldıraç basın yayındır. Bunu kullanmalıyız.

İbrahim Fırtına

Eylem planın amacı Anayasayı korumaktır. Takdimde TSK’nın eylem planını tek başına yapamayacağını belirtmek bir zafiyetir.Bu cümleler kayıtlardan çıkarılmalıdır. Cumhurbaşkanı ile müşterek hareket şart. Parlemento Cumhurbaşkanı tarafından fesh edilmelidir. Yeniden anayasa yapılmalı ve bu Anayasaya kendini koruyacak her türlü imkan konulmalıdır. AİJM 10. md. Hiçbir anayasa kendini koruma hakkından mahrum olamaz der. Ayrıca ABD, Fransız Anayasalarında da benzer maddeler var. Bu hükumetle olmaz. Hukuki şartlar müsaittir. Gereken yapılmalıdır. Cumhurbaşkanı’nın yetkileri vardır.

Özden Örnek

Takdimde yapılan durum tesbiti dışında bende bir durum tespiti yaptım. Burada bulunan herkes aynı fikirde . Bu bence en önemli konuydu. TSK zaman ile zemin kaybetmektedir. Bu ifadeyi halk desteği anlamında söylüyorum. İkinci teskereden sonra ve bilhassa Ağustos 2004 ayındaki MGK yasasını çıkmasından sonra halkın TSK’ne karşı olan inancı zayıflamıştır. Ilımlı islam diye bir şey Türkiye için mevzu bahis değildir. Biz halkının çoğunluğu müslüman olan bir toplumuz ve idare tarzımızda cumhuriyettir. Sakınmamız gereken en önemli konu bundan sonra aleyhimizde “dinsizler “propagandasının yapılmasıdır. Böyle bir tutum ile karşılaşırsak süratle ve kararlı bir şekilde cevap vermeliyiz. Eğer elimizde NATO tatbikatlarında olduğu gibi ikaz indikatörlerini gösteren bir ışık levhamız olsaydı şimdi hepsi kırmızı olacaktı. Askerin söylediği yapılır ama bunun nedeni vardır. Zira askerin elinde silahı vardır ve bu silah askere bazı manevra yetenekleri verir. Silahımız bizim caydırıcılığımızdır. Bu nedenle “ben silahımı kullanmıyacağım” diye açıklamalar yapmamalıyız. AKP nin attığı her adıma aynı şiddete ama çok kararlı olarak cevap vermeliyiz. Ben bunların bölüneceğine inanmıyorum ve bundan sonraki seçimi de kazanacaklardır. O zaman geç olacaktır. Bölücülük ve bugünkü vehameti, bu durum tespitinde bütün şiddeti ile vurgulanmalıdır.

Aytaç Yalman

Söylenecekler söylendi. Kendimi suçlu hissediyorum (Genelkurmay Başkanı bu söz üzerine neden kendini yanlız sorumlu hissediyordun diye sordu) Yalnız kendim değil sizde benim kadar sorumlusunuz .Buradaki diğer arkadaşların sorumluluğu bizden sonra gelir. Zamanı boşuna geçirdik. Benim önerim hemen ve gecikmesiz eylem planına başlamak. Seçimden önce muhtıra vermeliyiz.

Genelkurmay Başkanı

Teşekkür ederim herkesin aynı fikirde olması güzel . Ben yüzde sekseni ile aynı fikirdeyim. ama katılmadığım noktalar var. Açık konuştuğunuz için hepinize teşekkür ederim. Muhtıra vermeye niyetim yok. Bu hükumet gitmelidir. Demokratik yollardan bu işi halledeceğiz. Yapabileceğimiz bir çok şeyin olduğuna da inanıyorum.


Bu toplantı bence tarihi bir toplantıydı. Bir yıldır ilk defa yapılıyordu. Genelkurmay Başkanı’na onunla aynı fikirde olmadığımız mesajı verildi. Oda kendinin yalnız kaldığını anladı. Görüntüye rağmen direnmekte devam ediyor. Ama artık çok geç .Zira yasal olarak böyle bir toplantı yapmakla kendisi de geri dönemeyecek bir yola girdi.” ,


“6 Aralık 2003” başlıklı notta, “Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur’un isteği üzerine Jandarma sosyal tesislerine gittik. Kara Kuvvetleri Komutanı ve JANGENKK. Çarşamba günkü toplantıdan sonra çok rahatsız olmuşlar ve bu arada Kuran kursları ile ilgili yönetmelik düzeltmesi yayınlanınca hepimizde rahatsız olduk. Bilhassa bu hafta bütçe komisyonunda bir AKP milletvekili tekkelerin açılmasını isteyince hepimiz çok rahatsız olduk. Toplandık.

AY

Ben bu işten çok rahatsız oldum ve kendime göre şöyle bir plan yaptım. Aralık ayında bunların Cumhurbaşkanı BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN ile görüşmelerini bekleyip eğer ocak ayı içinde bir hareket olmazsa istifa edeceğim. 

Hepimiz buna itiraz ettik. 

ŞE

Buna gerek yok. Kabul etmiyoruz. Daha yapacağımız çok şey var.

AA’ın bazı rahatsızlıkları vardı. Kendini rahatlatmadan takıntıdan kurtulamayacaktı. Bu nedenle de Pazar günü tüm Or’ları kahvaltıya davet etmişti. Buna neden Or’lar dan birinin vermiş olduğu bir cevaptı. Hepimiz AY’ın istifa etmesini kabul etmedik. Ve kendimize göre bir eylem planı yapmaya karar verdik.

Önce basını ele geçirmeye çalışacaktık. Bu nedenle ben MÖ’ı davet edecektim.

Sonra rektörler ile temas edip öğrencileri sokağa dökecektik.

Sendikalar ile aynı şekilde hareket edecektik.

Sokaklar afiş astıracaktık

Dernekler ile temas edip oları da hükumet aleyhine teşvik edecektik.

Bütün bu olayları yurt çapında yapacaktık

Yukarıdakiler SARIKIZ olarak anılacaktı. Ayrıca bana ALABANDA isimli bir proje verdiler. Bende onun hazırlığını yapacaktım. 


           Bir şişe whiskey içtikten sonra akşam Genelkurmay Başkanı’nın oğlunun düğününe gittik.” ,

“9 Aralık 2003” başlıklı notta, “Sergide MÖ ile görüştüm. Ve kendisine artık basının desteğine ihtiyacımız olduğunu söyledim. Kendisi her türlü yardımı yapacağına söz verdi. Bu arada Kuran kursları hakkındaki yönetmelik değişikliklerini konuştuk ”Zapsu’ya intihar ettiniz neden böyle aptal işler yapıyorsunuz” demiş. Zapsu hemen yönetmeliği iptal ettireceğini söylemiş. Bu arada Orhan Paşa ile de görüştüm ve kendisine Aydın Doğan’ın çok dikkatli olmasını, onun kuyusunu kazmak da olduklarını, bizimle beraber olmasını ve halkı aydınlatacak yayınlar yapmalarını söyledim. Bu arada  Aydın beyi eve yemeğe davet edeceğimi de anlattım.” ,

“12 Aralık 2003” başlıklı not içersinde, “Akşam grubumuz ile bir araya geldik ve son bir haftadır olan gelişmeleri gözden geçirdik. AY bugün Genelkurmay Başkanı ile görüşmüş ve mesleki konularda sonra ulusal konuları konuşmuşlar, AY’nın söyledikleri özetle:

Rahat olun. Bizler geyet iyi anlaşıyoruz ve bir bütünüz. Sizinde bize katılmanız lazım. Geçen seneyi hatırlarsanız ne kadar iyi bir konumda olduğumuzu anlarsınız. Bu akşam yemek yiyeceğiz isterseniz gelin sizde bizimle beraber olun. Bizler arada bir toplanıp ulusal meseleelri tartşmakda yarar görüyoruz 

Bu adamların yaptıkları artık tartışılmaz bir şekilde meydanda

Ordu komutanlarının tepkisini gördünüz. Herkesin daha fazla etkin olmasını istiyor.

Gerekirse bunlara seçimlerden önce bir muhtıra verelim.

BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN ile görüştüğünüzde yalnız olun ve kimse olmasın (Genelkurmay Başkanı BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN ile MSB yanında konuşmak istemiş)

Sonra hepimiz SARIKIZ  kapsamında  yaptıklarımızı anlattık. Bende İstanbul’da MÖ ile yaptığım konuşmayı ve gazetecilerin bu konuya ne kadar önem vermeleri gerektiği konusunda kendisine verdiğim mesajı, Rahmi Koç, ile olan görüşmemizin özetini, Orhan Karabulut’a  AD(Aydın Doğan ) ile olan  görüşmemizi anlattım ve 18 Aralık günü  MÖ ile görüşme yapmaya karar verdik. AY ise ekonomik yönden bir değerlendirme yapmak üzere AKÇAKOCA(Eski BDDK başkanı) ile temasa geçmiş. Onun kanalından bir değerlendirme raporu hazırlattırıyor.”, 

“18 Aralık 2003” başlıklı not içersinde, “Akşam yemeğe Mustafa Özkan ve eşi ile Kara Kuvvetleri Komutanı ve HVKK geldiler. MÖ bize gelmeden önce Süleyman Demirel’e uğramış ve bize ondan bazı mesajlar getirmişti. MÖ ile konuştuğumuz konuların özeti şöyleydi. 

Durum dışardan nasıl görünüyordu. SD ülkenin süratle bir felakate doğru gittiğini ve askerin yalnız kaldığını hemen tedbir alınması gerektiğini söylemiş.Askerle teskere de  hata yaptılar ve 50 yıllık dostumuz ABD yi reddettiler. Dolayısı ile bugüne kadar arkalarında olan Pentagon desteğini kaybettiler. Tersine bu adamlar ABD ve AB’yi arkalarına alarak istediklerini yapmaya başladılar. Üniversiteler, basın ve halk desteği olmadan asker bir şey yapamaz. Bu nedenle zor da olsa bu ilişkiyi kurmaları lazım  ve ABD ile soğumuş olan ilişkilerin en kısa zamanda düzeltilmesi gerekir demiş.

Basın ile aramızı nasıl düzeltebiliriz diye konuştuk. Kendisi bu işin zor olduğunu hepsinin kendi ticari ilişkileri nedeni ile hükumete göbekten bağlı olduklarını ve kolay kolay hükumet aleyhine bir yazı yazamayacaklarını, hepsinin devlete borcunun bulunduğunu anlattı. Bilhassa Aydın Doğan üzerinde durarak  en büyük medya patronu olması nedeni ile aramızı nasıl düzeltebileceğimiz konusunu araştırdık. Kolay olamayacaktı ama MÖ bize tüm medya patronlarına işin kötüye gittiğine  ve tedbir alınmazsa çok geç olacağı konusunu anlatarak onları iknaya çalışacağını söyledi.

Yeni bir oluşumu herkesin aradığını ama  kimsenin bir lider bulamadığını anlattı. Bu arada İstanbul TV’nin seçimlerden sonra ele geçirilmesini mümkün olup olmadığı konusu Kara Kuvvetleri Komutanı tarafından gündeme getirildi. MÖ bunun kolay ama idamesinin çok zor olacağını belirtti. Kendisinin olduğunu zannettiğim Haber Türk kanalını bu maksatla bize sonsuz olarak kullanabileceğini ifade etti.

Sivilin görüşünün Genelkurmay Başkanının çok pasif olduğu şeklinde ifade etti. SD ayırca Kıbrıs konusunun ve kürt devleti kurulmasının ülkemiz için çok önemli olduğunu ve eğer Kıbrıs konusunda hükumet taviz verirse kendisinin yollara düşeceğini ifade etmiş. Kıbrıs’ta en iyi yolun çözümsüzlük olduğunu  belirtmiş. Uzun konuşmalarda sonra bizim aldığımız mesaj veya yaptığımız değerlendirme şöyleydi:

Basının desteğini almak oldukça zordu ama denenmek mecburiyetindeydik.

Durumun kötüye gittiği bizim dışımızda SD ve diğer bazı önemli kişiler tarafından da değerlendiriliyordu.

Üniversitelerde talebeleri sokağa dökecek temaslara başlamamız gerekiyordu.

Kıbrıs konusunda milli dayanışma hükumetinin kurulmasının ve Annan planının üzerinden müzakerelere başlanması gerektiği” ,

“19 Aralık 2003” başlıklı notta, “14:00 - 14:45 - Tuğg. Levent Ersöz'ün Bilgi Arzı” “Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat başkanı general yaptıkları faaliyetler ile ilgili olarak sadece bana özel bir birifing verdiler. AKP hükumetine karşı, bu hükumeti demokratik kurallar içerisinde zayıflatmak için neler yapılması gerekiyorsa hepsi düşünülmüş ve uygulamaya geçmişler. Hayranlıkla dinledim. Kendilerine bir kaç konuda görüşlerimi söyledim. Alınacak tedbirler içerisinde afiş asmakdan gazetelerde ilanlar vermeğe kadar değişen bir çok hal tarzları vardı. Bu çalışmaya “Cumhuriyet Platformu” isimini vermişler.” ,

“25 Aralık 2003” başlıklı notta, “14:30 - 15:30 - (E) Org. Kemal Yavuz ve Tuncay Özkan'ın Ziyareti” “Tuncay Özkan daha önce Show TV’de görev yapıyordu. Ancak bu hükümet kendi aleyhinde yayın yapan tüm kişileri ya oldukları gazetelerden çıkarttı yada televizyonlardan uzaklaştırdı. Kemal Yavuz generalde aynı durumda . Bende kendilerine yardım edebilmek için MÖ ile konuştum. Tuncay Özkan Müfit Gürtuna’nın İstanbul TV’sini satın almak istiyor ve AKP’nin yerel seçimlerde İstanbul’dan çıkaracağı adaya karşılık Ali Müfit Gürtuna’yı birleşik cephenin adayı olarak gösterilmesini koordine ediyor. Şimdilik ANAP ve DYP ile anlaşma sağlamış.” ,

“7 Ocak 2004” başlıklı notta “Tuncay Özkan Show TV’den ayrıldıktan sonra Org. Kemal Yavuz İle beni ziyarete gelmişti. O zaman kendisi ile İstanbul Belediye başkanlığına adaylık meselesi ve ulusalcı bir TV istasyonu ve diğer medya vasıtalarının kurulması konusunda görüşme yapmıştık. Bu konuşma üzerine bende MÖ ile  görüşmüştüm. Kendisine MÖ’nün bana söylediklerini iletim. Ali Müfit Gürtuna adaylığa tam razı olmamakla beraber CHP desteklemeye karar vermiş. Şimdi DSYP’yi ikna etmeye çalışıyor. Daha MHP ile görüşecek. TV kanalını satın almak için gücü yetmemiş. Gürtuna İstanbul TV için çok para istemiş. Esasında kendisi bu istasyonu mütahitlere bedava kurdurmuş. Adam be para etme ama çaresizlikten başka yapacak bir şey yok dedi. Kendi istasyonu ve gazetesini kurmak inin yabancılar ile temasta . Dış finansman sağlayıp öyle faaliyete geçmeyi düşünüyor. Benden UYAK’ın kurulacak şirkete hissedar olmasını ve böylece BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN’a karşı bir çeşit koruma sağlamayı istedi. Bende kendisine elimden geleni yapacağım dedim. Bana kendi hazırladığı “Türk Medyası” ,le ilgili bir kitap verdi. İçinde her türlü ilişki ve rezaleti bulabilirsiniz dedi. Medya desteği olmadan ulusalcıların BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN ve partisi ile başa çıkması mümkün değil. Bu nedenle TÖ’nün desteklenmesi gerekir. Bende uyandırdığı intiba dürüst ve yılmayacak bir kişi. Bilgili bir görüntüsü var. Hiç değilse mesleğini iyi bildiği intibaı uyandı. “,

Bir taraftan da BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN ile 14 ocak günü yapacağımız toplantıya hazırlık yapıyorum. Bugün ayrıca ilginç bir gelişme oldu. Pazartesi günü Cumhuriyet gazetesi Kıbrıs konusunda DİB ile Genelkurmay Başkanlığının uyum içinde olmadığına dair bir haber yayınlamıştı. Salı günü DİB ve Genelkurmay Başkanı bu haberi yalanladılar. “Herkes uyum içerisinde çalışıyor” dediler. Dün ise Cumhuriyet gazetesi bu kez belgeler ile kendi haberinin doğru olduğunu ispat ediverdi. Belgeler Genelkurmay Başkanından çalınmış veya sızdırılmıştı. Bugün kanaatimce herkes onunla uğraşıyor. Haberi yayınlayan Cumhuriyet gazetesi muhabiri Mustafa Balbay salı günü DİB ve Genelkurmay Başkanı bildirileri yayınlanmadan önce beni aradı. Bu haberini teyit ettirmek istiyordu. Bende kendisine haberine katılmadığımı, bazı yanlışlıklar olduğunu, başlangıçta çalışmaların uyumsuz başladığını ama şimdi herkesin uyum içerisinde olduğunu söyledim. Bana inanmadı. Nitekim elindeki belge, 19 ekim günü kaleme alınmış DİB belgesi hakkında Genelkurmay Başkanının yaptığı ilk çalışma idi ve bu çalışma Genelkurmay Başkanına onu tahmin ettiği şekilde arz edilmedi. Karargah içerisinde diğer başkanlıkların görüşlerini almak üzere yazılmış olan bir yazının ek’i idi. Ortalık karıştı ve bence dış politikamız zarar gördü. Gereksiz bir çekişmeydi” ,

“9 Ocak 2004”! başlıklı notta , “14:30 da Jandarma Genel Komutanı ve Hava Kuvvetleri Komutanı ile beraber toplandık ve durum değerlendirmesi yaptık. Dün benden sonra Genelkurmay Başkanı Hava Kuvvetleri Komutanı ile de görüşmüş ve ona da aynı konuları açmış. Hava Kuvvetleri Komutanı durumu alttan almamış ve gereken cevabı vermiş. Bu günde Jandarma Genel Komutanı ‘nı davet etmiş. Değerlendirmemiz korkuyordu ve panik içindeydi. İki yönden panik içindeydi. 14 ocak günü BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN ile yapacağımız toplantı onun için iki yönden zordu. Kendisi BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN’a karşı bazı olumsuz konuları söyleyecekti ve ayrıca bizlerin ne söyleyeceğini ve nasıl davranacağımızı bilmiyordu. İkinci olarak panik yaptığı konu bizlerin ne yaptığını anlamıyor ve ona karşı bir komplo içersinde olduğumuzu zannediyordu. Sonra hep beraber BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN’a karşı ne gibi bir strateji uygulayalım diye konuştuk. Onlara konuşma için hazırladığım dosyalardan birer tane veridim. Sonra öncelikle Genelkurmay Başkanını konuşturmaya karar verdik. Jandarma Genel Komutanı bugünkü görüşmesinde Genelkurmay Başkanını itimat telkin edecek ve havasını alacaktı.”

“10 Ocak 2004” başlıklı notta, “Akşam Jandarma’nın Anıttepe’deki tesislerine gittim. Jandarma Genel Komutanı il beraber Aydın Doğan ile  yemek yiyecektik. Aydın Doğan’ın(AD) yanında Mehmet Ali Yılmaz ve Fikret Bila vardı. Beraber olmamızın amacı AD’a bazı mesajlar  vermekti. Öncelikle basının satılmış bir hale geldiğini değerlendirdiğimizi kendisinin bu konudaki görüşünün ne olduğu, ikinci olarak bu hükumete karşı hepimizin aynı gemide olduğunu ve gemi batarsa hep beraber batacağımızı. Aleyhimize yazı yazanlara kendi gurubunda destek vermemesini söyleyecek ve onlarında son günlerdeki olaylar hakkındaki görüşlerini alacaktı. Nitekim konuşmalarımız bu merkezde devam etti. Kendisi bize medyanın ekonomik durumunu izah etti. Ona göre medyanın kendisi hariç bütün patronları mali yönden hükumete muhtaç hale getirilmişti. Bu nedenle hükumete karşı çıkmaları mümkün değildi. Karşı çıkanların hayatı söndürülecekti. Nitekim. Bazı yazarlar hükumet aleyhine yazdıkça RECEP TAYYIP ERDOĞAN’ın  müdahaleleri ile kendilerini işten çıkarılmışlardı. Tuncay Özkan, Sedef  Karbaş, Televizyonlardaki bazı programalar gibi. Bu arada Tuncay Özkan’ı çok sevdiğini ama kendisine şu sıralarda hiç bir şey yapamıyacağını söyledi. Yemek bittiğinde ben sizin mesajınızı aldım dedi. Bizde kendisine “iş adamı olarak bazı sıkıntılarınızın olabileceğini anlıyoruz. Ama bazen hükumet lehinde de yazmamak  karşı tarafa destek vermektir.” dedik. Yemekden çıkarken Jandarma Genel Komutanı bana bir dokuman verdi.  Eve gittiğimde dokumana baktım AKP’nin hemen hemen bir yıllık faaliyetinin bir özeti ve değerlendirmesiydi. Güzel hazırlanmış bir dokumandı.” ,

13 Ocak 2004

 10:45 Am - 11:15 Am - (E) Alb. Sefai Ergül Ve (E) Alb. Safter Gürtuna'nın Ziyareti

Sınıf arkadaşlarım Sefai Ergül ve Saffet Gürtuna ziyaretim egeldiler. Kendileri ile sohbet ettik. Öğle yemeğini beraber yedik ve onlar ayrıldıktan sonra yarınki tolantı için hazırlık yapmaya başladım . Önce II: Bşk’ı telefon ile aradım ve takdim şeklini öğrendim. Takdim metnide hazırmış onu okumak için randevu ladım. Sonra Hava Kuvvetleri Komutanı ile Diğerlerini arayarak 16:00 da Kara Kuvvetleri Komutanı’da randevu yaptık ve ben 15:00da genkur.’a gittim Metni okudum tesadüfen benim yaptığım hazırlığa çok benzeyen bir metindi. Sonra II:Bşk ile Mustafa Balbay hikayesini konuştuk. Ben sonra Kara Kuvvetleri Komutanı’na geçtim. Geç kaldığım için herkes beni bekliyordu. Önce ebn omlara okuduğum metin hakkında bilgi verdim. Bana göre metin yetrli olarak hazırlanmıştı.Aramızda tartışmaya başladık ve Genelkurmay Başkanı’nini bizi konuşturarak tuzak kurabileceğini ve sonrada BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN’ye “bakın işte ben bunlar ile çalışmak zorundayım bu toplantıyıda o nednele tertip etmek zorunda kaldım “ diyebileceğini düşünerek İlker’in yapacağı takdimden sonra bizlerin hiç konuşmamasına karar verdik. Sadece bir iki destekleyici söz söyleyerek yetinecektik. Bu arada İbrahim bizim yapmamaız gereken hazırlıklar parelelinde TRT ‘den okunacak olan bildiriyi hazırlamış Okudum ve çok güldüm. Toplantı sırasında Kara Kuvvetleri Komutanı bir açılama yaptı ve hayrete düştüm.”,

“19 Ocak 2004” başlıklı notta, “Sabah kalkınca evi terk etmeden önce gazetelere baktım EGE ordu K Org. Hurşit Tolon dün yaptığı bir köy ziyareti sırasında “Kıbrıs’ta ver kurtulcu olanlar vatan hainidir “ anlamında bir söz söylemiş ve bugünkü bütün gazeteler bu haber ile doluydu. Tabii gerçek vatan haini olan kendilerini AB’e satmış ve onlardan maddi menfaat sağlayan köşe yazarları Hurşit hakkında ver yansın ediyorlardı. Aralarında evvelce kan  kırmızı kominist olup şimdi beş vakit namaz kıldığını ima edenler, dedesi binlerce Türk evladını cephelerde kırdıran vatan hainlerinin torunu olanlar, her çeşit hayvanat bahcesi  yaşayanı vardı. Sonra Kara Kuvvetleri Komutanı havacılık  K.’ğı Güvercinliğe gittim...” ,

“20 Ocak 2004” başlıklı notta, “… Denetlemem öğleyin bitti ve helikopter ile Ankara’ya dönerek karargaha gittim. Bir müddet kaldıktan sonra Hava Kuvvetleri Komutanlığında yapılacak kuvvet komutanları toplantısına katıldım. MGK ön toplantısı perşembe günü yerine yarına alındığı için bir koordinasyon ihtiyacı doğmuştu. İki ana konumuz vardı. İrtica ve Kıbrıs. Kara Kuvvetleri Komutanı  pazartesi günü başından geçenleri anlattı. Hurşit Tolon’u desteklediği için Genelkurmay Başkanı ile oldukça sert bir şekilde kavga etmişlerdi. Aramız çok bozuk bunu bilin dedi. Genelkurmay Başkanı ve II. Başkan,Hurşit’e destek vermemişlerdi. Esasen gazetelerde çok yüklendiği için”,

Genelkurmay Başkanı oldukça bozuktu ve HT’nun yanlış yaptığına inanıyordu. Kıbrıs konusunda ise GK(genelkurmay) DİB ile beraber bir hazırlık yapıyorlardı ama bizim hiç bir şeyden haberimiz yoktu. Konuşmalar sırasında  Jandarma Genel Komutanı daima bir ihtilal özlemi içerisinde biran önce bu işi yapalım şeklinde konuşuyordu. Bugün de defalarca tekrar etti en nihayet dayanamadım ve bakın biz sizinle böyle konuşmadık. Planlamayı 23 ocaktan sonra yapabileceğimizi  bir kaç kez tekrar ettim. Onun için hiç bir hazırlığımız yok ama başlayacağız dedim ve ağzı kapandı.Tabi Hurşit konusunda Genelkurmay Başkanının tutumu canımızı sıkmıştı.  Kıbrıs konusunda bir sorunumuz yoktu. Her şeye karar vermiştik ve kararlarımızda ısrarlıydık. Kıbrıs’ın ver–kurtul şekilde çözülmesini kabul edemezdik ve etmiyorduk da” ,

21 Ocak 2004

14:00 - 14:30 - E.Dışişleri Bakanı Coşkun Kırca'nın Ziyareti

14:45 - 15:15 - M.Ali Kışlalı'nın Ziyareti

Her iki ziyaretide cümhuriyetçi ve TSK’ni destekleyen yazarlar. Kırca 76 yaşında. O kadar duygulu hale gelmişki benim yanımda olayları ve son durumu anlatırken iki kez ağladı. Yeni bir Anayasa hazırlamış ondan bir kopya getirmiş, aldım. Kışlalıda efendi bir insan her iikiside bana “zaman geçiyor ve her gün daha kötüye gidiyoruz. Ne yapacaksanız yapın yoksa geç olacak” mesajını verdiler.

 “1 Şubat 2004” başlıklı notta, “Bugün bayram. Kurban bayramı. …Aytaç paşalar a ziyarete gittik ve hemen konu  ülke meselelerine döndü. Bana “ seninle özel konuşmamız lazım. Ben Şener ile İbrahim’in davranışlarını tasvip etmiyorum. Çok ifrata kaçıyorlar. Geçen gün gelen MİT’den habere  göre Şenkal iki haber verdi. Birincisi,  JGKK’nın bütün hareketleri biliniyor ve yasa dışına çıktığı değerlendiriliyor. İkincisi ise Genelkurmay Başkanı ile kuvvet komutanları arası açık ve bu sorun herkes tarafından ve kesinlikle biliniyor.  Bu nedenle artık kendimize bir çeki düzen verip ülkeyi bir maceraya götürmek yerine devamlı  ve kararlı bir tutum sergilemeyi ama açık konuşmayı tercih ederim, zannederim sende benim gibi düşünüyorsun.” , 

“3 Şubat 2004” başlıklı notta, “Kara Kuvvetleri Komutanı ile beraber önce Doğu Aktulga’nın  ailesine hem bayramlık hemde baş sağlığı için gittik. Sonra geri döndüğümüzde onların evinde çok özel bir konuşma yaptık. Ben denetlemeye gitiğim zaman hepsi Jandarma Genel Komutanlığında toplanmışlar ve Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur onlara bana  Salı günü takdim edilen hazırlıkları göstermiş ve yapılan üst düzeydeki bazı yöneticilerin  konuşmalarına ait ses kayıtlarını dinletmiş. Bunların çoğu AKP’ya danışmanlık yapan kişilermiş ve Kıbrıs sorununu nasıl halletmeyi düşündüklerine ve bu konuda neler yaptıklarını anlattıkları kayıt etmiş. Takdimin sonunda Hava Kuvvetleri Komutanı ve Jandarma Genel Komutanı hemen 10 mart’ ta ihtilal yapalım diye bastırmaya başlamışlar. Kara Kuvvetleri Komutanı onları şimdilik frenlemiş ve bunun için daha zamanın uygun olmadığını beklememizi salık vermiş. Jandarma Genel Komutanı benimle görüşeceğini söylemiş ve dağılmışlar. Kara Kuvvetleri Komutanı bu konudan çok rahatsız olmuş. Bana sen ne düşünüyorsun dedi. Bende düşüncelerimi anlatım. “Bir ihtilal için zeminin hazır olması gerekir yani halk ihtilali istemelidir. 12 eylülde olduğu gibi ordu niye duruyor ne zaman müdahale edecek gibi başlıklar basında yer almalıdır.. İkincisi önceki ihtilallerde olmayan bazı özellikleri bugün yaşıyoruz. Ekonomimiz çok bozuk ve tamamen dışa bağımlı eğer dışarıdan kredi alamazsak ekonomimiz çökebilir ve halk büyük sıkıntı yaşar. Bunun nasıl  sorumluluğunu almaya hazır değiliz. Bir diğer konuda ABD bundan önceki darbelere destek vermesine rağmen bugün AKP’ye destek veriyor. Onların istemediği bir darbe veye hükumeti idame etmek çok zordur. Yanı ABD’ye rağmen bu işlem olmaz. Diğer bir konu TSK içerisinde ki birlik sağlanmış mıdır. Eğer bir ayırım varsa sonumuz tam bir felaket olacaktır. Bu nedenler ile darbeye henüz hazır olmadığımızı söyledim. Ama bu bizim eylemimize engel olmamalıdır.” “…Kara Kuvvetleri Komutanı bu görüşüme katıldı esasen o da böyle düşündüğünü bana söyledi. Onun endişesi Şener ve Hava Kuvvetleri Komutanı,  biz onlar ile aynı fikirde olmazsak bizleri suçlayacakları ve bizim onlara engel olduğumuzu her tarafa yayacak olmalarıdır. Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygurun amacı Kara Kuvvetleri Komutanı olmak. Bu nedenle de Yaşarın kuyusunu kazmak da  olduğunu anlattı. Jandarma Genel Komutanı bana kalırsa biraz haksız ve haris davranıyordu. Kara Kuvvetleri Komutanı bana Jandarma Genel Komutanının bir senaryo dahilinde ve hükmet düzeyinde şimdiden  teşebbüse geçtiğini ve amacının, Yaşar’ın ekarte edilmesini ve bu konuda bir baskının hükumet tarafından Genelkurmay Başkanına yapılmasını sağlamak olduğunu  düşünüyor. Kendisine Şener’in bu konuda faaliyette bulunduğuna  dair bazı bilgilerin geldiğini söyledi. “Yaşar ile ilgili bir değil birkaç senaryo etrafda dolaşıyor. Benim hepsinden haberim var” dedi. Bende eğer Yaşar için yapabileceğim bir şey olursa benimde haberim olsun dedim. Sık sık bunları benim bilmemi istediğini bana tekrarladı. Bu bilgiler çok özel bilgiler olmalarından dolayı benimle paylaşmasına çok müteşekkir olduğumu kendisine defalarce söyledim. Zannediyorum oda buna biraz mecbur kalmıştı. Zira ben yokken yaptıkları görüşmede diğer ikisi onu biraz fazlaca sıkıştırmışlardı. Konuşmamıza darbe konusu ile devam ettik. Ben eğer bir darbe yapılacaksa bunun 2004 aralıkdan önce yapılmamasını ve AB’nin vereceği cevaba göre AKP‘nin zaten köşeye sıkışacağını ve o zaman halkın desteğini de alabileceğimizi söyledim. Benden bu konuda Hava Kuvvetleri Komutanı ve JGKK’nın bu amaçlarından onları vazgeçirmemi ve çocukça olan bu isteklerini bir mantık esasına oturtarak hayal yerine gerçeklere dayalı bir hareket tarzını seçmemizi söyledi.” ,

“6 Şubat 2004” başlıklı nottainde, “Sabah doğruca Jandarma Genel Komutanlığına gittim ve orada üçümüz buluştuk. Durumu tekrar gözden geçirdik. Jandarma Genel Komutanı hala darbe yapalım diye inat ediyordu. Ne düşündüğümü bana sordu. Dün akşam Hava Kuvvetleri Komutanına anlattıklarımı aynı şekilde ona da anlattım.  İkna değil ama durdurulması zaman aldı ve sabah toplanmamızın esas gayesi Kıbrıs konusunda neler yapılabileceği konusunda seçenekleri gözden geçirmek. Ancak bizi bu konuyu bırakıp darbe yapacakmıyız yoksa yapmıyacakmıyız konusuna girdik. Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur’u ikna etmek oldukça güç. Bir netice alamayacağımı bildiğim halde yinede onu ikna etmeyi denedim. Pek ikna olduğunu söyliyemem.” ,

“13 Şubat 2004” başlıklı notta, “Öğle yemeğine Hava Kuvvetleri Komutanlığına davetli olarak gittik. Gitmeden önce Kara Kuvvetleri Komutanı beni telefon ile aradı ve Genelkurmay Başkanı ile pazartesi günü Kıbrıs hakkında yaptıkları toplantı ile ilgili bilgi verdi. Anlaşıldığına göre Genelkurmay Başkanı  onlar ile hiçbir şey konuşmamıştı. Doğrusu açıklayıcı bir bilgi vermemişti. Jandarma Genel Komutanı gene her zamanki saplantısı ile ne yapacaksak biran önce yapalım ve oyalanmayalım diye söze başlamış. Benden öncede Kara Kuvvetleri Komutanına “aramızda galiba çatlak var, Denizci kıvırıyor” demiş. Kara Kuvvetleri Komutanı bana bunu söyleyince biraz sinirlendim ama aramızda bir bozukluk olsun istemiyorum. Kara Kuvvetleri Komutanı “Kıbrıs işi bizim kırılma noktamızdır. Bunun için ortamı oluşturalım  ve ben bu konuda bir plan hazırladım. Ulusal cephecileri harekete geçirelim ve her yerde onlara destek olduğumuzu gösterelim “dedi. Jandarma Genel Komutanı bunun üzerine baktı ki Kara Kuvvetleri Komutanı da benim gibi düşünüyor ağzını kapadı ve bir bilinen tarihte ulusalcı sivil kuruluşların kendi aralarında bir araya getirilerek onlar ile beraber olduğumuzu göstetererek bu işe başlıyalım diye karar aldık ve 3 mart günü hilafetin ilgası yıldönümünü bugün için seçtik. Jandarma Genel Komutanı çok tehlikeli bir adam illaki kendi menfaati için darbe yapılmasını istiyor ve ne söylerseniz söyleyin ikna olmuyor. Çağrılacak ulusalcılar için birer liste hazırlayıp Jandarma Genel Komutanına vereceğiz. 12 Şubat günü Genelkurmay Başkanlığında Kıbrıs olaylarının nasıl cereyan ettiği bizzat Genelkurmay Başkanı tarafından  izlenmiş ve sonra aldığım bilgiye göre daha önce vardığımız kararları kapsayan yedi sayfalık bir yazı TSK görüşü ve olmazsa olmazları olarak Başbakanlığa gönderilmiş. Bunun Denktaşctarfından nasıl uygulamaya sokulacağını bilmiyoruz.” , 

“28 Şubat 2004” başlıklı notta, “Hükumete karşı bir tepki olarak da hem Kıbrıs’da hemde anavatanda gösterilere ve ulusal platformda toplantılara 3 marttan itibaren başlanacaktı. Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur’da Zeki Bulunç’un getirdiği çok özel belgeler vardı. Bu belgeler arasında en önemlisi Denktaş’ın nasıl aldatıldığını ispat eden DİB’nın çektiği ve 17:40 saatli 13 şubat’a dair bir fax. Bu belgelerin hepsini Kara Kuvvetleri Komutanlığına gönderdik ve orada tek bir Kıbrıs klasörü geliştiriyoruz. İçerisinde her türlü özel bilgilerde var. Kıbrıs konusu yaptığımız plan çerçevesinde devam edecekti. İkinci konu olarak yine aynı mesele biz bu adamları darbe ile alaşağı edelim konusuydu. Şener ve havacı bu konuda çok bastırıyorlar. Şener’in adeta aklından çıkmıyor, iki kelimede bir bunu söylüyor. Havacıda keza öyle.” ,

“29 Şubat 2004” başlıklı notta, “İlginç bir toplantı yaptık. Jandarmanın Beytepe’deki tesislerinde kuvvet komutanları ve eski meclis başkanı Ömer İzgi bir araya geldik. Oraya gitmeden önce Kara Kuvvetleri Komutanı beni telefonla arayarak toplantıya gitmeden önce bir süre benimle görüşmek istediğini söyledi. Gittim. Dün yapılan toplantıdan çok rahatsız olduğunu Şener’in başka işler peşinde olduğunu, İbrahim’in  ise saf ne istediğini bilmez halde olduğunu anlattı. Bilhasa Şener’in , Yaşarın önünü kesmek için hükumet dahil her türlü angajmana girdiğini ve utanılacak senaryolar peşinde olduğunu, sadece hükumet ile değil diğer bazı yollardan da aynı teşebbüsünü devam ettirdiğini anlattı. Ben de kendisine hafta içerisinde Can Teller’in bana geldiğinde Yaşar ile ilgili bazı menfi bilgiler verdiğini ve hatta Yaşar Paşa’ya güvenmeyin efendim dediğini hatırlattım. Bunun üzerine Can Teller ile temasa geçmeyeceğimi, onun muhtemelen Şener’in adamı olduğunu söyledim.  Kendisine onların dediği gibi darbenin olamayacağını bu işin komuta zinciri icerisinde bile bir aydan fazla aldığını anlattım. Burada da en kritik konunun Genelkurmay Başkanı olduğunu ondan habersiz nasıl birlik kaydırılacağını nasıl tertip alınacağını bilmiyorum dedim.  Kendi kanaatim olarak böyle bir hareket ile ilgili insiyatif daima elimizde olması gerektiğini ve gerekirse ben katılmıyorum diyeceğimi anlattım. Hemfikir olduk. Bundan sonra üç konuya dikkat etmemiz lazım dedim. Biri Genelkurmay Başkanı, diğeri harekat planlaması ve üçüncüsüde bizim iki  kişiyi nasıl oyalayacağımız konusu.

Konuşmalardan sonra Beytepe’ye gittik. Herkes toplandı. Amacımız 3 mart günü yapılacak olan “Ulusal hareket” toplantısına MHP!den bol destek sağlamaktı. Ama konu  darbeyi seçimden öncemi sonramı yapalıma döndü. Ömer İzgi gayet tabi bir şey yapacaksanız hemen yapın. Seçimden sonraya kalırsanız bu iş olmaz karşınızda diğer partileri de bulabilirsiniz. Bu adamlar seçimden kuvvetlenmiş olarak çıkacaklar. Ama ileriki senelerde kendilerini yıpratacaklar bu nedenle o zaman hiç bir parti sizi desteklemez ama başa  kim gelirse gelsin ülkeyi de parçalanmaktan kurtaramaz dedi. Kendisi aynı lafları 4 Kasım 2002 günüde Kara Kuvvetleri Komutanı ‘a söylemiş. İşin zaman geçtikçe ne kadar karmaşık hale geldiğini anlattı. Ben bu fikrin bu kadar açık bir sivil ile konuşulmasından çok rahatsız oldum. Olayı da buraya getiren hep Şener ve İbrahim. Halbuki bizim evde v dün bir karar aldık. Üstelik de kimseye söylemeyecektik. Anladığım kadarı ile onlarda ikisi beraber bir araya gelip konuşuyorlar. Zira çıkarken İbrahim’in Şener’e bundan sonra ne zaman toplantıyı ayarlıyalım dediğini duydum.”,

“1 Mart 2004” başlıklı notta, “Sabah brifingini takiben Hava Kuvvetleri Komutanı beni aradı. Maksadı açıktı. Ağzımı arayacaktı.. Kendisine ne düşünüyorsam aynen söyledim.” Dün geceden çok rahatsız oldum. Verdiğimiz kararı niye tartşıyoruz, ikinci olarak da bu kadar gizli tutalım dediğimiz konuyu neden bir siville paylaşıyoruz. Ağzı sıkı olabilir ama bilmesi gerekmez. Bu adamın hayatı siyaset”. Bana o zaman akşama tekrara buluşalım ben ne yapacağımızı anlamadım dedi. Bende diğerlerine haber ver ben gelirim dedim. Akşam 19:30 da Hava Kuvvetleri Komutanlığının Gölbaşı tesislerinde buluştuk. Kara Kuvvetleri Komutanı ile ben biraz gergindik. Zira aynı mevzuları yeniden konuşmak istemiyorduk. Bu seferki konuşmalarda biraz sert davrandım. Çünkü Jandarma Genel Komutanı sözü ikide bir oraya getirip bu işi ne zaman yapacağız diyordu. Bazen süreyi uzatmanın en iyi çözüm yolu olduğunu söyleyince suratı asılıyordu. Bana kalsa adamın niyeti ülke yararı değil kendi yararı. Bu iş biran önce olsun da nasıl olursa olsun oda mevkiini korusun.” ,

“3 Mart 2004” başlıklı notta, “ATO’da yapılan panele tüm kuvvet komutanları eşli olarak katıldık. Genelkurmay Başkanı İsveçte olduğu için Hava Kuvvetleri Komutanı ise dün şehit olan pilotların cenaze törenine Konya’ya gittiği için bu panele katılamadılar. Bu paneli el altından biz teşvik ettik. Coşkulu ve tatmin edici bir toplantı oldu. Salona girdiğimiz zaman katılanlar bizleri alkışladılar ve “Cumhuriyetin Koruyucular” diye slogan atmaya başladılar. Panelistler çok güzel konuşmalar yaptılar. Hilafetin ilgası, Tevhid-i Tedrisat  ve Şeriye ve  Vakıflar bakanlığının kaldırılmasına dair yasalar 80 yıl önce bugün çıktığı için malzeme çoktu ve günün önemini daha da arttırdı. Konuşmacılar da kelimelerini ve düşüncelerini esirgemeden konuştular. Zannediyorum tahminimizden çok fazla kalabalık vardı. Birçok kişi dışarda kaldı. Bu arada Denktaş’a destek vermek için yurdun dört bir yanından gelenler ile beraber kalabalık daha da fazla görünüyordu.

Gündüz Aktan ile yaptığımız konuşmanın transkriptleri EK-AA’da olduğu gibidir. Konuşmalarda çok ilginç konular vardı. EK-AA’nın başlangıç kısmında Amerikalıların yaklaşımları konusundaki haber çok ilginçtir. Benim kanaatime göre Amerikalıların iki niyeti olabilirdi. Bizim hakkımızda bir değerlendirme yapamıyorlar hükumete karşı tutumumuzun  ne olduğunu anlayamıyorlardı. Bize yaklaşarak bilgi eksikliklerini tamamlamak istiyorlardı. İkinci ihtimal ise gerçekten bize yaklaşmak istiyorlardı. Hükumetin bir işe yaramadığını ve hala TSK’nın onayı olmadan büyük orta doğu projesi gibi projeleri  yürürlüğe konamayacağını görmüşlerdi. Bu nedenle Kıbrıs ile ilgili tutumuzla bizi test edip buna göre bize yaklaşacaklardı. Belkide yanlış yaptıklarını anlamışlardı. Büyükelçinin bize bir mesaj vermek istediği açıktı. Ama Genelkurmay Başkanını ekarte edip bu işi nasıl yapacaktık. Bu talebin kabul edilerek bir yerde yemek bahanesi ile kendisi ile buluşabilirdik. En iyisini Jandarma Genel Komutanı yapabilirdi, bu görev ona verildi. Bu arada aynı olay Rıfat Hisarcıklıoğlu’nun anlattığı Albay Mayfield hikayesi ile birleştirildi. Gündüz Aktan’da konuyu biliyordu ve onunda yorumu Amerikalıların bir şekilde askerle samimiyet kurmak istedikleri şeklindeydi. Bence Amerikalılar  BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN’nin bir işe yaramıyacağını anlamışlardı, tekrar eskiden olduğu gibi askere yakın kalmak istiyorlardı. Tabi bu arada Büyük Ortadoğu projesinin ne olduğunu da çok iyi analiz etmemiz gerekiyordu...” ,

“15 Mart 2004” başlıklı notta, “Sabah bir ara beni Jandarma Genel Komutanı aradı. “Genelkurmay Başkanı her şeyi biliyor. Biraz önce beni aradı. Hemen öğleyin bir araya gelmemez lazım “ dedi . Kendisine neleri bildiğini sordum. Jandarma tesislerinde Ömer İzgi ile yemek yediğimizi biliyor. Hemen hemen herşeyi biliyor dedi.” ,

 
“16 Mart 2004” başlıklı notta, “Genelkurmay Başkanını görmeye gittim. Gittiğim sırada bir çok konuda karar vermiştim. Benden önce Hava Kuvvetleri Komutanı ile görüşmüştü.  Genelkurmay Başkanı perişan durumdaydı. Bana kendisinde benimle ilgili bir belge olduğunu ve sadece doğru olup olmadığını söylememi istedi. Bende gidip baktım Abuk subuk bir yazı. Aytaç Yalman’ın emri ile İlhami Erdil’i dinletmişim ve Tülin Şahinoğlu denen birisi ile bu konuda devamlı temasım varmış. “Durun” dedim. Ben ne Tülin Şahinoğlu diye birisini tanırım nede böyle bir olay oldu. Sadece İlhami paşa abuk subuk emirler vermeye başlayınca bende arkadaşlarıma konuşmalarınızı teybe alın yoksa başınız derde girer dedim. Oda tabii yapacaksın dedi. Sonra oturduk ve bana TSK’da bölünmüş bir görüntü olduğunu ve bazı davranışların çok kötü değerlendirmelere neden olduğunu anlattı. Bizim yaptığımız bazı girişimler ve bilhassa Jandarma Genel Komutanının girişimlerinin hemen hepsinden haberi vardı. Jandarma Genel Komutanını nedense hedef olarak almıştı ve bütün belgeler elimde bunları devletin arşivlerine geçireceğim bu tarihi bir görevdir. Şener’in yaptıkları yetkisini aşmaktır. Kendi tesislerine eski meclis başkanı ve rektörler ile de görüşme yapmış Bunları nasıl yapar. Bu arada fişleme olayına değindi ve bu işin kendisini çok zayıflattığını ve TSK’ni küçük düşürmekten başka bir işe yaramadığını anlattı. Şimdide başımıza jandarmanın emri çıktı. Bir derginin okunması için emir vermişler.” ,

Aynı notun devamında “Karargaha dönünce Kara Kuvvetleri Komutanı aradım ve doğru ona gittim. Mantı yapmıştı. Konuşmalarımızı anlattım. Anlattıklarım onu  çok rahatlattı. Önce fişleme olayı yönünden rahatladı, sonra  diğer olayların gelişmesi ve Genelkurmay Başkanınin sonunda istediklerimizi yapmaya razı olmasından çok mutlu olduğunu belirtti. Bu arada Şener’in kendisini aradığını ve Genelkurmay Başkanının onu hırpaladığını ve biz bu iş hep beraber yaptık o halde herkes benim yaptıklarımı üstlenmeli dediğini anlattı. Bende kendisine saçmalık onun istediği hep darbe yapmak başka bildiği bir şey yok dedim. Hava Kuvvetleri Komutanı ile ikisini durdurmaya karar verdik. Kara Kuvvetleri Komutanı bir ara Şener’i görmüş ve Şener ona ne haber diye sorunca menfi demiş ve bir anda Şener’in yüzü asılmış başka bir şey konuşamamışlar.”,

“17  Mart  2004” başlıklı notta, “Biz komutanlar erkenden tümen komutanın odasında buluştuk. Herkesin yüzü bir karıştı. Amaç bundan ne yapacağımıza karar vermekdi. Erken gitmemizi Kara Kuvvetleri Komutanı istedi. Önce Kara Kuvvetleri Komutanı ordulara yaptığı ziyaretle ilgili kısaca bilgi verdi. Maalesef herkes durum kötü ama darbe ile düzeltilmesi için iç ve dış ortam müsait değil dediler. Buna göre bir değerlendirme yapmamız gerekiyor dedi. Hepimiz fikrimizi söyledik. İnanılmaz ama Şener hala bu iş olsun diye çırpınıyordu. Bence Genelkurmay Başkanından nefret ettiği ve Kara Kuvvetleri Komutanı olmak istediği için saplantı haline gelmişti. Şener söz aldığı sırada Genelkurmay Başkanının her şeyden haberi olduğunu ve kendisine özel olarak cevaplandırılmak üzere bir yazı yazdığını bunu kendisinin kabul edemeyeceğini söyledi yazılan yazı yayınlanan bir derginin personel tarafından okunması hakkındaydı.” ,


“24 Nisan 2004” başlıklı notta, “Bugün Kıbrıs’ta referandum yapılıyor. Sonuçlar akşam 18:00’dan itibaren alınmaya başladı. Gece yarısı sonuçlar Türktarafı %65 evet Rum tarafı %75 hayır. Böylece Kıbrıs’da hiçbir değişiklik olmadı ama Rumlar AB’ne girecek. Akşam Jandarma Genel Komutanının evinde yemeğe gittik. Genelkurmay Başkanı gittikten sonra aramızda konuştuk. Anladığım kadarı ile Jandarma Genel Komutanı ile Hava Kuvvetleri Komutanı hala bozuklar. Amaçları illaki darbe yapalım ve AKP’yi uzaklaştıralım. Yapalımda Kara Kuvvetleri Komutanı olmazsa nasıl olur bunu düşünen yok. Hava Kuvvetleri Komutanını fena bozdum zira vatanını sadece o seviyor ve ona destek verilmiyormuş pozlarında. Üstelik ne söylediğini kendisi de anlamıyor. Şener hala darbeye ümidini bağlamış durumda bana “çok erken çözüldük daha direnmeliydik “ demez mi. Bütün gün Kıbrıs çalıştım. Bundan sonra ne olacağı  çok önemli.”, 


“30 Haziran” başlıklı notta içersinde, “2:00 Pm - 2:30 Pm - Sinan Aygün'ün Ziyareti” “Sinan Aygün ATO başkanı senede iki kez gelerek bizlere bilgi veriyor. Verdiği bilgiler daha ziyade ekonomideki gelişmeler ve bazı sosyal olaylara karşısında ne düşündüğü, genellikle hükumeti tenkit ediyor. Bu seferde Ekonomideki kötü gidişi  anlattı. İşsizliğin giderek artmakta olduğunu ve bunun sonunun felakete doğru gittiğini, hükumetin izlediği teslimiyetçi politikalar nedeni ile yatırım yapılamadığının bununda işşizliğin artmasına neden olduğunu belirtti. Diğer bir ilginç açıklaması da DEP milletvekilleri ile ilgiliydi. Onların yaptığına mukabele olarak kendisinin örgütlediği bir gurup ile emekli yarbay  Korkut EKEN’in hapishaneden çıkış gününde büyük bir tören yapacaklarmış. Bunun içinde yüzlerce insanı topluyorlarmış. Fikir almak ve diğer kişilerin neler düşündüğünü anlamak bakımından yararlı görüşmeydi” ,

“18 Ağustos” başlıklı notta, “Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur veda etmek için geldi.  Hüzün vardı. Ayrılacağına üzülmüş görünüyordu. Oğlu 7 Ağustos 2004  cumartesi günü ağır bir ameliyat geçirmişti. Bu ameliyatın meslekten ayrılmadan önce olduğu içinde şükür ediyordu. Lafı hemen yarım kalan işine getirdi. Hala içinde sanki satılmış gibi bir his vardı. Teşebbüs ettiği işin sonucun sanki yarım kalmış veya başarısızlığa uğramış olarak kabul ediyordu. Kendisine bunun böyle olmadığını, kendisini defalarca ikaz etmeme rağmen beni dinlenmediğini, başının bu yüzden belaya girdiğini açıkça anlattım. Ama hiç değilse Genelkurmay Başkanının değişmesinde rolümüz oldu dedi. Kendisini tatmin olmamış hissediyordu. Yüzünde amacına ulaşamamış insanların ifadesi vardı ama benim yapabileceğim bir şey yoktu. Biliyordum havacı ile beraber aynı fikirleri paylaşıyorlardı..Belkide Kara Kuvvetleri Komutanı Komutanı Orgeneral Aytaç Yalman ile beni suçluyorlardı. Belkide onların düşünceleri doğruydu. Ama göremedikleri şu vardı. Düsündükleri hareket TSK’ni parçalayacağı gibi başarı şansıda yoktu. Bunun muhasebesini evinde yapmak zorundaydı. Hele kendi kişisel yararları için bizleri alet etmeye hiç hakkı yoktu. Tuğg. Ali Esener ve istihbarat başkanlarının gelecek yıl terfi etmesi için elimden gelen her şeyi yapabileceğimi söyledim. Sonunda sarıldık ve vedalaştık.” ,

Aynı notun devamında “04:45 PM - 05:15 Pm - Kara Kuvvetleri Komutanı'nın Veda Ziyareti” “Kara Kuvvetleri Komutanı Komutanı Orgeneral Aytaç Yalman veda ziyaretine geldi. Değerli bir dosttan ayrılmanın sıkıntısı içime çökmüştü. Çok sıkıntılı bir yıl geçirdik ve bu uzun yıl içesinde bir çok konuyu beraber paylaştık. Çoğu günümüz uzun ve uykusuz geceler halinde hükumeti takip etmek, yapılanları anlayabilmek ve bu arada kuvvetimizin işlerinin devamını sağlamak şeklinde geçmişti. Yaptıklarımızı ve yapamadıklarımızı hatırladık. Her ikimizinde üzerinde fikir birliği olduğu bir konu bu ülkeyi bir felaketten kurtarmıştık. Bunu ancak ikimiz  birbirimize dayanarak yapmıştık. Sonucunun bizim aleyhimize kullanılacağını bilerek ve her şeyi göze alarak yapmıştık. Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur’un bizim bildiğimizin dışına çıkarak bazı işler yaptığını ondan öğrendim.  Hatta iş o kadar ileri gitmişti ki biz bile tasfiyeye tabiymişiz. Bunlar dehşet verici bilgilerdi. Ama verdiğimiz kararda ne kadar isabetli olduğumuzun delili oluyorlardı. Benimle henüz paylaşmak istemediği ama ileride emekliliğimizde paylaşacağımızı söylediği bazı diğer konularda vardı.” ,

“16 Ekim 2004” başlıklı not içerisinde, “..Sonra Fenerbahçeye Aytaç Paşa’lara gittim. Geçen hafta ona bugün geleceğime dair söz vermiştim. ..Geçen hafta Sedat Peker ile ilgili olarak yayınlanan haber konusunda görüştük. Bana her şeyi öğrendin mi dedi, bende bazı şeyler öğrendim ama her şey mi bilmiyorum dedim. Sedat Peker adamlarının aradığı kişi jandarma astsubayı ve Aytaç Paşanın korumasıymış. Adam aynı zamanda Rasim Paşa’nın yeğeni. Sedat Peker’in adamları 2-3 yıldır bu kişi ile irtibattaymışlar. Aytaç paşayı çok üzgün gördüm. Anlamadığı ve izah edemediği konular vardı:Hiçbir ilişkisi olmadığı halde neden bu işin içine çekilmişti. Sedat PEKER ve adamları neden Rasim Paşa’nın yeğeni ile temestaydılar.. Bu ilişkinin derecesi neydi ve nerelere kadar gidiyordu. 

Kendisine Yaşarın her şeyi bildiğini ve araştırdığını söyledim. Üzüldüğü noktalardan biride gazeteye yansıdığı şekil ile emir subayı ile özel sekreterinde adı karıştırılmıştı. Genelkurmay başkanlığı idari soruşturma sonucu her ikisinin de temiz olduğunu öğrenmesine rağmen bir açıklama yapmamış veya konuyu mahkemeye verebilecekken hiçbir teşebbüste bulunmamıştı.. Genelkurmay başkanı benden acaba rövanş mı almak istiyor diye düşünüyordu. Sonra benim ona telefonda imalı bir yolla söylediğimi konuyu sordu. “Kara Kuvvetlerinde sizin yapılacak olan bir darbeyi önlediğinize ve son anada oyun bozanlık yaparak vazgeçtiğinize ve ikili oynadığınıza dair söylentiler var dedim. Biraz rahatladı. Bunu bekliyordum dedi. Ve Cetin Doğan ile aralarında bir hafta önce geçen bir olayı anlattı. Toplu bir yerde bulunuyorlarmış ve sınıf arkadaşları ile berabermiş. Tavla oynayan Çetin Doğan’da bunların konuşmalarını dinliyormuş. Bir ara dönüp”Genelkurmay Başkanını kızdırmamak ve gücendirmemek için hareket ettiğini,ona muti olduğunu söylemiş. Ağır bir suçlama. Biraz tartışmadan sonra fazla uzatmadan son vermişler ama sonunda çok ağırına gitmiş. Çetin paşanın söylediği bu sözleri bazen Kara Kuvvetleri  Komutanı Orgeneral Aytaç Yalman beraber olduğumuz zaman söylerdi. O halde birisi ona  bu sözleri taşımış olması lazımdı. Kim olduğunu araştırmaya gerek yoktu. Bu işi Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur yapıyordu. Zaten Kara Kuvvetleri Komutanı Komutanı Orgeneral Aytaç Yalman benim söylediklerimi duyunca bu Şener’in işi dedi. Senin anlattıkların benim yaşadıklarımı tamamlıyor dedi. Esas konu böyle açılınca knuşmaya başladık. Daha çok o konuştu. “Şener’e bizden habersiz darbe planı hazırlatmış. Adıda “Ay Işığı” Darbede kimin başkan olacağı belli değil. Hepimize davranışlarımıza göre bir kod adı vermiş. Havacı ona destek verdiği için o anlamda bizler ise sana karşıt anlamda, bana da belli değil anlamda kodlar vermiş. Bu plan Gb’nin elinde olduğu gibi içlerinden biri tarafından sızdırıldığı için MIT ve hükümetinde elinde varmış. Ikinci bir planda ise senle ben gösterilmiyoruz, sadece havacı var.”,

“Ne yapayım ben bu adamla görüşmeye devam edeyim mi? Burada altımda oturuyor bu herif dedi. Bende o zaman koruma lojmanında oturmanın yararları yanında böyle birçok zararı da var dedim. Ve kendi kendime ne kadar doğru karar verdiğimi anladım. Kendisine hiçbir şey yapmayın zira olay esasında başka türlü. Iki neden var birinci neden Şener, Yaşar hakkında çevirdiği dolapların Yaşar ve bir çok kişi tarafından öğrenildiğini biliyor. Ikinci nedende darbe ile ilgili yaptığı teşebbüsün ise herkes tarafından öğrenildiğini bildiği için korkuyor. Kedine destekçi ve Yaşar’a karşı olan ayıplarını örtmek için bu dedikoduları yayıyor. Yapabileceğimiz yegeane şey bu adam hakkında dosya tanzim etmek ve ağzını açtığı anda da eldeki dosyayı kullanmak ve böyle onu tehdit etmek. Zaten yaşar onu her türlü yakın takibe almış durumda en ufak kımıldadığı anda beynine vuracak. Benden Fevzi ile ve Yaşar ile konuşup şu iki konuyu takip etmemi istedi. Birincisi Sedat Peker’in Jandarma ile ne ilişkisi vardı. Ikincisi Kara Kuvvetlerinde onun aleyhinde ne dolaplar ceviriyordu. Zira daha bir buçuk ay içinde gördüğü ve anladığına göre Şener terfi edemeyenleri veya başka nedenle mağdur olanları Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Aytaç Yalman yaptı diyerek milleti onun üstüne kışkırtmış. Biraz daha oturdum ve vedalaşarak ayrıldık.Ankara’ya araba ile döndüm.”,

“06 Ocak 2005” başlıklı notta, “14:00 Am - 14:30 Am - ATO Başkanı Sinan Aygün'ün Ziyareti” “Sinan Aygün, ilginç kişiliği olan bir insan . Bizlere  böyle devre devre gelir ve kendi görüşlerini anlatır. Bazen kendisinden iyi bilgiler alırız. Bu kezde biraz ileri giderek konuştu. Ülkenin her yönüyle elden gittiğini, TSK ne zaman bir şeyler yapacağını ve sesini çıkaracağını sordu. “Bütün halk ümidini size bağlamış ama sizden bir kıpırdama gelmeyince herkesi morali bozuluyor”dedi. Kendisine “bizden önce kıpırdayacak olan sivil kuruluşlardır. Herkes bileti TSK’ne kesmiş, kimse bir eylem yapmak teşebbüsünde bulunmuyor. Eğer kanaat ülkenin elden gittiği şeklinde ise önce sivil kuruluşlar kıpırdasınlar. Biz hiçbir şey yapamayız “ dedim. Bana “ Bunlar iktidar olurken askerden çok korkuyorlardı ama artık askerden korkuları kalmadı, istediklerini yapıyorlar ve çekinmeden yapıyorlar hatta bir numara tamam ondan gerisini düşünmemek lazım diye de konuşuyorlar” dedi. Anlaşılan bu kez gelişi kışkırtmak için. Benden önce Hava Kuvvetleri Komutanına gittiğini söyledi, muhtemelen ona da aynı şekilde konuştu. “Göreceksiniz Ali Osman Özmen davası içine Yaşar Paşa’yı da çekecekler. TSK’ni küçük düşürerek yok etmek hedefleri dedi. Sonra “ben tanımam ve eğer bir yolsuzluk yaptıysa cezasını çeksin ama bir eski deniz kuvvetleri komutanını böyle yargılamak hiç de TSK’ne yakışan bir hareket değil “dedi…” ,

MUSTAFA BALBAY’ IN BİLGİSAYARINDAN ÇIKAN DARBE ÇALIŞMALARINA İLİŞKİN NOTLAR

Ergenekon terör örgütü şüphelisi Mustafa Ali BALBAY ın 01.07.2008 günü düzenlenen operasyonda el konulan casper marka dizüstü bilgisayarının yapılan incelemesi sonucu bazı günlük görüşmelerinin, toplantılarının ve olaylara dair görüşlerini notlar halinde kaydettiği görülmüştür. Bu notlardan bahse konu darbe planlarına ve hazırlıklarına ilişkin olanları tarih sırasıyla aşağıda belirtilmiştir.

 *“GUN2.TXT” isimli dosya içerisinde;

 “16 Temmuz 2002” başlığı altında, “MGK Genel Sekreteri Org. Tuncer KILINÇ'la görüşme..14.00-15.05 arası- makamında” 

“Yeni oluşum çok önemli. Ben temas halinde olduğum sanayi odalarıyla konuşuyorum, destekleyin diyorum. Neden? Türkiye'ye bir heyecan lazım. Bu AKP'yi sadece YASAL ÖNLEMLERLE durdurmak mümkün değil. Milli Görüşün oyu 17-18. bunun büyük bölümünü Erdoğan alsa 11-12 eder, ötekine de yüzde 5-6 kalır. Ama bunlar anketlerde 20'nin üzerinde çıkıyor. Bunlara giden tepki oylarını bir başkasının alması lazım ……..’’  ,

GUN1002.TXT” isimli dosya içerisinde,

“5 Kasım 2002” başlığı altında, ““5 Kasım Salı günü akşam üzeri Genelkurmay Adli Müşaviri Tümgeneral Erdal ŞENEL'le görüşme..” “Çok bozuk... Seçim sonuçlarını Fethullah'ın iktidarı olarak yorumladı. 
 

İçim acıyor.. Bu kadar olamaz dedi... Çocuklarımı düşünüyorum, Mustafa Kemal Türkiyesi bu olmamalı dedi... TSK'nin dimdik ayakta olduğunu gerekeni yapacağını söyledi.

Aynı gün saat 19.00 sıralarında Kara Kuvvetleri Komutanı Org. Aytaç YALMAN aramama yanıt verdi. 

Bunu öngörmediklerini, hatta tam tersini düşündüklerini yani AKP ile CHP'nin yer değiştirmesi gerektiğini, bunu beklediklerini söyledi. Dikkatle izlediklerini, başlangıçta hemen tepki vermenin uygun olmayacağını söyledi, en azından bir mesaj deyince, o olabilir dedi. 10 Kasım var önümüzde o olabilir dedi.” ,

*“GUN1102.TXT” isimli dosya içerisinde,

“8 Kasım 2002” başlığı altında, “8 Kasım saat 10.15 KKK Aytaç YALMAN'ın makamında görüşme.. Bugün yayınlanacak bildiriyi okudu. 10 Kasım nedeniyle ilk kez, Atatürk'e rahat uyu ve bize güven... diye bitiyor, bildiri bana da bazı ekler yaptırdı. 

Sonra yazılmamak üzere söyledikleri, 

- Bu seçim sonuçlarına millet iradesi diyemiyorum. Bu ümmet iradesi. Demek ki biz daha ulus olamadık. Bu onun yansıması. Üniter devleti kurup halkı uluslaştırmak o kadar kolay değil. Aydınlanma hareketini tam olarak tamamlayamadık 

- Oyum şahsen CHP'ye idi. İstedim ki, AKP'nin yerinde CHP olsun, olmadı. Ama şimdi CHP'nin de AKP'ye bu kadar yanaşmaması gerekli. Ne öyle, yakınlaşmalar, öneriler, ortak hareket edelimler. CHP yerini unutmamalı. 

- Bu seçim sonuçlarından sonra hemen ABD'nin sevinmesi, İstanbul sermayesinin sevinci desteği olayın çok geniş boyutlarının olduğunu gösteriyor. Bu orduyu da zayıflatma, etkisini azaltma girişimleri. Güçlü ama içte etkisiz bir ordu isteniyor. Biz bunun farkındayız 

- AKP'nin ileride ne yapacağını hesaplamak istemiyoruz. Ne olursa ne olur diye bakmıyorum. Dileriz germezler ama herkes gibi bizim de kafamızda kuşkular var. Bizim bu açıklamalarımız zinde güçlere bir kuvvet verir diye bakıyoruz. 

- Cumhuriyet nasıl gidiyor? Tek gazete kaldınız söyleyeyim... ama bu Çapanlardan kurtulun. Onların altında çapanoğlu var bilesin... bu gazeteye Atatürk ad vermiş, size para koyanın da temiz olması lazım.

- Tabii bizim kırmızı çizgilerimiz var. Onları geçmemeleri gerekiyor. Bu biliyorsunuz dış işleri tanımı ama, kırmızı çizgileri geçmelerine izin vermeyiz” .

*“GUN1102.TXT” isimli dosya  içerisinde,

“14 Kasım 2002” başlığı altında, “-Mini ehli dil... gazi ordu evinde. Yener, Artuk, Aydın, Erdal, Önal.. Ev sahibi Şenel, ben çok karamsarım dedi devam etti ben Türkiye Cumhuriyeti askıya alınmıştır diyorum. Karamsarım. Çok  karamsarım. Bunlar başlangıçta ılıman gelecekler, sonra usul usul girecekler. Kadrolaşacaklar. Fethullah iktidarda... Bunlar ekonomide de başarılı olur.  Yastık altındaki paraları çıkarırlar, yeşil sermayeyi getirirler..  Demek ki biz patinaj yapmışız. Bunlarla mücadele ediyoruz dedik ama, boşunaymış.  CHP de umut vermiyor... bilmiyorum... karamsarım... 

Aynı gün Yarbay Mehmet, Büyükanıt'la görüşmeyi anlattı... Tek Cumhuriyet kaldı demiş bilgi notları sadece bize..” ,

*“GUN1102.TXT” isimli dosya içerisinde,

“18-22 Kasım 2002” başlığı altında, “Bugün Genelkurmay’dan Yarbay Mehmet aradı. 28 Şubatın kazanımlarının kesinlikte yitirilmeyeceğini söyledi. Dikkatle izliyoruz, hükumet kurulmadan bir şey yapsak inandırıcı olmayacak, bunun için kurulmasını bekliyoruz. Bunların ne yapacakları belli. Elimizde bilgi belge var. Şuna kesinlikle inanın, 28 Şubattan ödün vermeyeceğiz. Türban, imam hatiplerden ödün yok. dedi..” ,

*“GUN1102.TXT” isimli dosya içerisinde,

“22 Kasım 2002” başlığı altında, “Şener abi aradı. Bir dost sesi duymak istediğini söyledi. Emin’i de arayacağım dedi. Bu günler de geçer, geçecek dedi. Güç verdiniz deyince, devam edin dedi. Çok iyi gidiyorsunuz dedi.” ,

 “GUN1102.TXT” isimli dosya içerisinde,

“25-26 Kasım 2002” başlığı altında, “Tüm Orglar Ankara'ya geliyorlar. Birinciyle görüşmek istiyorlar. O da, hep birlikte olmaz, içlerinden birini temsilci seçsinler' diyor. Onlar da, hayır, biz hep birlikte görüşmek istiyoruz' diyorlar. Bunun üzerine Ordu Komlar, Orglar görüşüyorlar. Kuvvet Komutanları da ayrıca görüşüyorlar.” ,

    “GUN1102.TXT” isimli dosya içerisinde,

“27-28 Kasım 2002” başlığı altında, “Sabah Mehmet aradı” “- Güzel haberler var. Cuma günkü ziyarete sadece bir gidecek. Kuvvetler gitmeyecek. Öyle karar alındı.” 

Nasıl bu karara vardınız?'  

- Daha doğru olacağı düşünüldü. Bugünkü haber çok iyi oldu. Teşekkürler. Burası çok yoğundu. Orgeneraller geldiler, toplu halde birle görüşmek istediler. O da birisi temsilci olarak gelsin yeter dedi. Acaba bir iyileşme..'  

- Anlıyorum sizi ama, çok zor. Umudumuz çok zayıf..”

Emini aradım. Kısaca konuştuk. bunlar çok ciddi dedi.. İnanamadı. O da belki yazar” ,

 “GUN1201.TXT” isimli dosya içerisinde,

“30 Kasım 2002” başlığı altında, “30 Kasım cumartesi günü Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR'la 75  dakikalık sohbet..  Saat 14.25'te kapıdaydım. O da hemen önce çıktı... Yaveri ile çıktık. 

- Ben bu sabah neleri konuşabiliriz diye notlar aldım. (elindeki 8-15'lik kartın önü arkası dolu) önce şunu söyleyeyim, seninle iki yurtsever olarak konuşacağız. Bunların hiçbir şekilde güncel olarak kullanılmayacağını düşünüyorum... (ben elbette dedim) Türkiye'de birinci görev aydınlara düşüyor. Durumun farkında olmalılar. Şunu bilmek gerekiyor ki, bunlar değişmez. (AKP'lilerin kastediyor). Kimileri belki değişmiştir, şudur budur diyor ama, kesinlikle değil.  

- Bunlar cumhuriyetten, cumhuriyetin kazanımlarından intikam almak için gelmişler. Bunu MGK'da da gördüm.  

- Yapılması gereken nedir? Şimdi darbe olmaz. 28 Şubat benzeri durum da zor. Artık tecrübe de kazandılar. Ama, yapılacak şu, korkutup yerlerinde tutmak, kendi hedefleri bakımından bir şey yapamacakları bir yerde tutmak. Biz bunu yapmaya çalışacağız . 

- Bunların 28 Şubat, Refahyol gibi bir deneyimi var. Oradaki hatalara yapmayabilirler  

- Burada medyanın görevini yapması önemli. Çok azsınız, bir Emin ÇÖLAŞAN'ı biliyorum. Bekir COŞKUN... Cumhuriyet yazarları genel olarak iyi. Belli bir çizgide devam ediyorlar. Bu arada sorayım; Cumhuriyet'te ne oluyor, satılıyor, Ciner, Karamehmet hisse aldı diyorlar... (ben durumu ayrıntılarıyla anlattım. İlhan SELÇUK'un altın üçgeninden söz ettim... Dikkatle dinledi. Bağımsızlığını koruyacaksa sorun yok, dedi. Sonra medyadaki bozulmadan söz ettim. Medya gücü yok, güçlerin medyası var dedim... O da tüm medya kötü olmaz ya dedi, arada çıkar sizin gibiler.  

- Ben yarbaylığımda birinci ordu komutanımızla Çetin DOĞAN'la birlikteydim. 12 Eylül döneminde Yarbaydım. Çetin arada şeyleri olur ama, iyidir. Yurtseverliğinden kuşku yoktur. O zaman bizim İstihbarat Daire Başk. Suat İLHAN'dı. 1979 ya da 80'in başları... Neden bu hale geldik yazın bakalım dedi. Ben de bir şeyler karaladım. Başımıza ne geldiyse Atatürkçülükten saptığımız için geldi dedim. Buna inanıyorum, bu yüzden geldi. İlhan aldı benim yazıyı, her tarafını çiziyor. Susup dinlemem lazım ama, haddimi aştım, komutanım ne yapıyorsunuz dedim. O da, senin sol elin kuvvetli' dedi. Ben de efendim kuşkunuz varsa atın dedim. O da, hayır dedi, biz ileride bizim yerimize gelecek olanlar üzerinde ayrıca eğiliriz dedi. Bana bir kitabını göndermiş. Teşekkür için aradığımda hatırlattım. Güldü. o biraz Türk İslam sentezine yakındı.  

- CHP adam olsa... Mecburen oy verdik. Kızım aradı, baba ne yapacağız dedi, ben de mecburen CHP dedim. Baykal... Niye yardımcı oluyorsun be adam. Erdoğan, kamu düzenini bozucu suç işlemiş. Bu hiç yok mu sayılacak. Acaba Baykal, Erdoğan dışarıda kalırsa daha kötü olur, mazlumluk devam eder diye mi düşünüyor. CHP'ye önemli görev düşüyor  

-  (benim sorum üzerine) seçimlerde bizim subay astsubayların oy kullandığı yerlere baktırdım. Subaylarda sorun yok. Genel olarak iyi. Astsubaylar arasında biraz var. O zaten öteden beri öyle..  

- Kurtuluş bunları ya bölmekte ya da çekilmeye zorlamakta. İçlerinde bir dağınıklık var gibi görünüyor. Arınç ayrı havada, Gül yerleşmek istiyor. Erdoğan bir an önce oturmak istiyor... Böyle bir değerlendirmeyi birkaç kişiden dinledim.  

- MGK'da yüzlerinde korku ve ihanet vardı. Çok net... Hem korkuyorlar hem de ihanet içinde olduklarını biliyorlar. Orada bize, efendim biz cumhuriyetin temel ilkelerine, değerlerine saygılıyız dediler ama, bunun takiye olduğu belli oluyordu. İnanmak mümkün değil. Bunların değişmesi mümkün değil. Kafa öyle yetişmiş.  

- Abdulkadir AKSU'yla amir-memur bağlantımız var. Benim yanıma sürtünerek yılışarak geldi. Cumhurbaşkanı, bu tür namaz gibi, türban gibi gösterisel şeyler yapmayın dediğinde neden bir daha olmayacak demedin dedim. Gülerek, konuşturmadı ki dedi.  

- AB'ye giriş... Şimdi bunlar bizi AB'ye almayacaklar. Bunu Erdoğan da biliyor. Ama bazı şeyleri AB üzerinden yaptırabileceklerini bildikleri için böyle davranıyorlar. Temel amaçları, ordunun işlevini zayıflatmak. ama buna biz izin vermeyiz  

- Aydınlar belki bizi hala faşist ordu diye bakıyor. Bizim tek başına yapabileceğimiz bir şey yok. Bunu toplumun yapması lazım. Onların harekete geçmesi gerekiyor  

- (ben hafiften irtica basınının Özkök'ü övmesine dokundurdum... Aman bu konu çok hassas, bunu içimizde bütünleşerek halletmek gerekiyor. Onlar ikilik çıkarmaya çalışıyor. Zamanla komutanımız da görecek  olanı biteni  

- (ben ziyaretleri gündeme getirdim. Arınç'a gidip 3 dakika kalma... Ben zaten gitmekten yana değildim, hiç gitmeyelim dedim. Ama bu da etkili oldu. Elini dahi sıkmadım. Uzattı hafif sıktıktan hemen sonra, haydii gibilerden elimi hafif yukarı kaldırarak çektim, dedi…” ,

*“GUN1201.TXT” isimli dosya içerisinde,

“11 Aralık 2002” başlığı altında, “9 Aralıkta Brifing. Katılımcıların bir kısmı uyumuş. Sadece irtica bölümünde gözlerini dört açıp dinlemişler. İki kez 15 dakika ara verilmiş, Memet, iki tokat atıp gönderdik dedi.  

CA, bugün çok ters bir yerden girdi. Yeni şafak ve Vakit'te haber nasıl sızdı tartışması var. Bana, sen imzanı falan koyma, hedef olursun, askerin muhabiri derler gibi laflar söyledi. Benim iyiliğim için söylediğini söyledi. Ben de sadece Amerikan planını aldığımda imzamı koydum dedim..

Dün Erdal beyi aradım. Bozuk, işimiz zor dedi. Kös kös dinlediler dedi. Gül'ün birinci başkanı arama cesareti göstermesinin bile olayın yeni durumunu ortaya koyduğunu söyledi”,

*“GUN1202.TXT” isimli dosya içerisinde,

“26 Aralık 2002” başlığı altında, “YAŞ toplandı. 7 irticacı atıldı... 27 Aralık cuma günü haberi aldım. YAŞ'ta 1.5 saat tartışma yaşanıyor. Gül ve Gönül, atılmaya karşı çıkıyor. Bizim tabana mesaj oluyor. Aleyhimize oluyor diyor. YAŞ'ın 21 üyesi var. Başbakan ve Savunma Bakanı sivil. Ötekiler askeri. Tartışmadan sonra oylama yapalım deniyor. Yapılıyor tüm askerler atılsın diyor, ikisi hayır diyor. Bu büyük olasılıkla askerin içinde bir diş sökebilir miyiz, biri hayır der mi arayışı olabilir, bunun üzerine, YAŞ kararları yargıya gitmediği için bunun antidemokratik olduğu yönünde bir şerh düşerek imza koyuyorlar. 

Bunu Tuncer KILINÇ'a yaveri aracılığıyla doğrulattık. Mustafa ne biliyorsa yazsın' demiş. Gece de Aytaç YALMAN notum üzerine aradı: sen bildiklerini söyle, doğru ya da yanlış diyeceğim' dedi. Anlattım, doğru dedi, ama dedi haberin büyüğünü henüz alamamışsınız...” ,

*“GUN1202.TXT” isimli dosya içerisinde,

“30 Aralık 2002” başlığı altında, “KKK ile saat 12.04de görüşme. 12.45'te başlayabildi. İlhan SELÇUK'la. Bizden önce Gönül vardı. Yarım saat için diye gelmiş. 12.00'de görüşmesi bitecekmiş ama, uzamış. Gönül'le bu irtica işlerini konuşmuşlar. Gönül, Yalman'a, :sizin için Ahmet Emin YALMAN'ın akrabası diyorlar, demiş. Yalman, dönmeymiş de onunla ilintilendirmeye çalışıyorlarmış. Bir de, doğuda, güneydoğuda orduya dinsiz diyorlar, demiş... Bu tür propagandalara hazırlanıyorlar anlaşılan.  

MB'ye: çok güvenilir bir gazeteci. Bakıyoruz, yüzde yüz güvendiğimiz bir tek o var. Ötekilere de güveniyoruz ama yüzde 60,70. Bu kadarı çok az. Çok genç ve dürüst ve dirayetli bir arkadaş…….  

AKP: bunlar değişmedi. Bilmiyorum siz ne tavsiye edersiniz. Biz dikkatle izliyoruz. kadrolaşmalarını, devlet kurumlarına zararları çok önemli bizim için. Balbay, bunlar iki adım attılar, 1.5 adım geri geldiler, yarım adım öndeler diyor ama, önümüzdeki günlerde duyacağı haber onu da geri attırdığımızı, hatta bizim bir adım önde olduğumuzu gösterecek. Bunu ben söyleyemem. YAŞ'ta yaptıkları Avrupa İnsan Hakları Mahkemesine de aykırı….. 

Medya: bunu ben her toplantıda dile getiriyorum. Gerekirse, biz medya kuralım diyorum. Sadece Cumhuriyet'le olmaz bu. Aydın DOĞAN geldi buraya oturdu. Gazetene para verip almam bunu bil. Hürriyeti bu hale getirdiniz dedim. O da onlar özgür falan diyor. Aydın DOĞAN bana Tuncay'ın transferinin nasıl olduğunu anlattı. Her şey dönmüş. Ciner başka bir insan. Ben onun Suriye’de fabrika kurmasına yardımcı oldum..” ,

*“GUN1202.TXT” isimli dosya içerisinde,

“30 Aralık 2002” başlığı altında, “Saat 16.00 Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR'la makamında görüşme... 75  Dakika.   

Necip HABLEMİTOĞLU'nun KÖSTEBEK adlı basılmamış kitabının fotokopisini ve Ergun POYRAZ'ın PATLAK AMPUL kitabını verdi. Bir de La Traviata oyunuyla ilgili yazısını verdi. Çok ilginç, militanca bir yazı...  

Medya: çok yakınıyor. Nasıl böyle oldu diyor. Anadolu Basınıyla ayrıca ilgilenme kararı aldı... Öteki gazetelerden olumlu olanlarla görüşmek istiyor……

AKP: Bu köpekler yapmak istediklerinden vazgeçmeyecekler. Mümkün değil. İki uç var, hemen erken hareket etmemek gerekiyor. Edersek bir karmaşa olursa hemen bundan yararlanmak isteyebilirler. Ama geç de kalmamak gerekiyor. Çok hassas bir denge... Dikkatle izliyoruz. En büyük kadromuz kadrolaşma girişimleri. Çok hızlı çalışıyorlar. Mesela Haşim KILIÇ gizlice İçişleri Bakanlığına geliyor, Anayasa değişikliklerine katkıda bulunuyor. Neden yapıyor? Onlardan..  

YAŞ: Bunlar YAŞ'ta bir şey yaptı. Bu hiç önemli değil. Biz onu hallederiz. tartışma çıktığında.. Hemen çağırdım evladım dedim, bu 7 dosyaya ek yok mu biraz daha ekleyin, şöyle 20'ye yaklaştırın dedim... ama masum kişilerse atmak da olmayacaktı, o yüzden orada bıraktık. Biz bir daha ki sefere bu rakamı 3 katına çıkarırız görürler... Bunu hallederiz asıl olan kadrolaşmalarına engel olmak.” ,

*“GUN0301.TXT” isimli dosya içerisinde,

“8 Ocak 2003” başlığı altında, “Basın kokteyli... Özkök'le uzun uzun konuşma.. Konuşmanın içeriğini biraz az bulmuşlar... 9  Ocakta Erdal ŞENEL'in katıldığı yemek... Anayasanını 125. maddesinin değişemezliğinin konması istenmiş..

3000 bin subay astsubay irticadan sakıncalı... Harp Okullarında yüzde 80 oruç tutanlar... bunu azaltmanın yolu nedir, diye bakılıyor..  

12 Eylülde dini bütün, eşi kapalı aile çocukları aranmış subay olmaları için. Sonra onları atmışlar. Onlardan kalmamış. şimdikiler farklı.. YAŞ çok sert geçmiş.” ,

*“GUN0301.TXT” isimli dosya içerisinde,

“6 Ocak 2003” başlığı altında, “Selçuk beyy... Korlar, ikinciyi aramışlar ve  BİRE çıkmak istiyoruz demişler. O da, önünüzde rütbeler var, geleceğiniz var, yakmayın, ben sizin yerinize gerekenleri söylüyorum, demiş. ikna olmuşlar..” ,

*“GUN0301.TXT” isimli dosya içerisinde,

“27 Ocak 2003” başlığı altında, “Saat 18.00'de Şener ERUYGUR’la görüşme... 19.10'a dek. Komutanlık kapısından, meclisin karşısından giriş. Jandarma heykelleri... Döner merdivenden çıkış. Görüşme..  

AKP: Bunların kafalarının bir bölümü çürümüş. Bu yüzden bunlardan sağlam fikir çıkmaz. Arada bir iyi fikir gibi görünse bile mutlaka sapıtırlar. Mümkün değil. Bunları orta vadede hatta çok vakit kaybetmeden parçalamak lazım. Şimdi bazı emareler var ama, doğrusu onlara kesin gözüyle bakamıyorum. Biraz zaman tanımak lazım görüşü var. İyi güzel de bu zaman içinde ne tür kadrolaşma yapacaklar,  devleti nasıl yıpratacaklar, bunu bilmiyoruz. Bu kadrolaşmanın önüne mutlaka geçmek gerekiyor

Davos'a gittiler, kepazelik. Bunların derdi türbanı kabul ettirmek.. Bunlara karşı biraz sabırlı da hareket etmek gerekiyor. Şimdi eskisi gibi müdahale et.. Olmaz... (gülerek) keşke olsa, öyle bir ortam... gerekirse...yani..  

CHP: çok şey bekliyoruz. Baykal’ı dikkatli, kararlı, ne yapmak istediğini bilen bir havada buldum. Kararlı görünüyor. Dedim ki, siz yüzde 65'i temsil ediyorsunuz. Öyle davranmanız lazım... onun da kendine göre değerlendirmeleri  var . 

MEDYA: çok önemli nasıl bizim tarafa çekilir bakmak gerekiyor. Bu sizce nasıl olabilir... Tuncay ÖZKAN geldi buraya. Nasıl biri tam olarak bir not veremedim. cumhuriyette yetiştim dedi.  

İrtica Operasyonu: Bu İstanbul Sultanbeyli deki operasyon. Önce alt ediyorlardı, neden dedim, üzerine gidin. Gittiler. 

          Biz bunlara karşı sağlam duracağız. Ama toplumun da sağlam durmasının yolunu bulmak onları birbiriyle irtibatlandırmak lazım..  

Bir dosya ve CD verdi.. 

İlhan abi Cumhuriyette olanları, ittifakları, Akşam-Sabah Grubu ile kurulan ilişkileri anlattı..”, 

*“GUN0301.TXT” isimli dosya içerisinde,

“30 Ocak 2003” başlığı altında, “KKK Aytaç YALMAN'LA görüşme... Medya: modeliniz güzel, oturmuş olmasına sevindim. Ama dikkat edin. Hatta onları kendi yanınıza çekmeye çalışın. Medyanın kesin adam edilmesi lazım. Burada işbirliği yapmamız lazım  

AKP: Bunların kesin bölünmesi lazım. Bu kadar bütün bir parça olmaz. İçlerinde değişik sesler var. Bu bize de geliyor. Erdoğan gelince daha da gerginlik olacak. Öyle tahmin ediyorum. Erdoğan devleti tanımadan konuşuyor. GÜL da YAŞ'ta askerlerle tanıştı. Orada ciddi bir hata yaptılar. Anayasaya karşı çıkmış oldular..

Bizimle uğraşıyorlar. Benim aleyhime, ordu aleyhine, dinsizdir demeye çalışıyorlar. Ama halk bunları yemez diye düşünüyorum.  

CHP: Deniz beyin kendine göre hesapları var. Ben şunu gördüm, CHP'liler devlete çok yakın durursak oy kaybederiz havasında görünüyor. Sezdim bunu. Mesela son görüşmemizde bir şey dediler sonra verdiği demeçle bunun tersine düştü. Ben ona açık açık her şeyi söyledim. sizden çok şey bekleniyor dedim..” ,

*“GEKU.TXT” isimli dosya içerisinde,

“28 Mart 2003” başlığı altında, “Yaşar BÜYÜKANIT'la 28 Mart Cuma günü saat 17.00'da karargahta görüşme. 

Kısa bir giriş sohbeti... Kasımpaşa'dan önce Sultanahmet önemlidir. Benim dayım eski kabadayılardandı. Biz Sultanahmet'te büyüdük………  

- Bugün medya desteği olmadan hiçbir şey yapılamaz. Bakın medyaya sizin dışınızda laiklikle ilgili hassasiyeti olan yayın organı yok. Artık bu konuda sizden başka kimseye bilgi notu da göndermiyoruz. (ben, kesildi, azaldı, deyince)... Evet orada bir kaza oldu. Bir hasar meydana geldi. Düzeltiyoruz, yeniden yoğunlaştıracağız . 

- Aydın DOĞAN geldi söyledim. Her gün milliyetin birinci sayfasında bir türbanlı fotoğraf koymaya mecbur musunuz, dedim. Farkında değilim, bakayım dedi. Ertesi gün de birinci sayfaya H.A'ın poposunu koydular. Ben ille onu yap demiyorum ki , 

- Bu Abdullah GÜL, Erdoğan'dan daha tehlikeli. Öyle güler yüzlü durduğuna bakmayın. ingilizcesi de gakguk ingilizcesi. Powel'la telefonla konuşuyor. Ne dediği belli değil.. 

- Benim bunlarla bir temasım yok. Eski hükümet döneminde işleri Hüsamettin ÖZKAN'la hallederdik. Şimdi o yok. Öyle bir ortam yok. Hiç temasım da yok…..” ,

*“IRAK17.TXT”  isimli dosya içerisinde,

“2 Nisan 2003” başlığı altında, “Şener ERUYGUR'la görüşme..  Şunu iyi bilin, MGK da şu dendi irtica böyle giderse, demokrasi tehlikeye girer.' bunu ben söyledim komutan YÖK'le ilgili ağır konuştu. O  da böyle bir planımız yok dedi.  

Çok dikkatli olmak lazım. (sizi Güven ERKAYA'ya benzetiyorlar) bak bu hoşuma gitti. Benden haz etmediklerini biliyorum. Bu karolaşmayı mesele yapmak lazım. Ben Diyanet İşleri Başkanını çağırdım konuştum..” ,

*“IRAK17.TXT”  isimli dosya içerisinde,

“6 Nisan 2003” başlığı altında, “6 Nisan 2003 Pazar günü saat 12.30'da Genelkurmay Karargahında Aslan Paşayla görüşme... 45 dakika sonra, Yaşar Paşa geldi, ona günü anlatmam lazım, isterseniz bekleyin, en çok yarım saat sürer' dedi sonra ikisi birlikte geldiler..Yaşar Paşa, sivildi. Kırmızı ağırlıklı bir tişörtü vardı. Konu Hilmi Paşayla ilgili yazıya geldi..  

- Söyleyin Sayın Balbay, bu medya yapısıyla bugün darbe yapılır mı? Yapılmaz. Bugün medyayı arkanıza almadıktan sonra bir şey yapamazsınız. Laikliği konu edinen bir tek siz varsınız. Öteki gazeteler her gün bir türbanlı kadın fotoğrafı koyup, neredeyse sempatik hale getirmeye çalışıyorlar  

- Sizin yazı bizi çatlatır. Bundan endişe ediyoruz. Komutan ısrar ediyor. Görüşmedim diyor. neredeyse ikisini yüzleştireceğim diyor..  

- Uğur MUMCU benim arkadaşımdı. Buraya çok geldi gitti. Bizim arşivde çalıştı. En sevilen yazardı... öldürülmese ertesi gün, pazartesi buraya gelecekti. Arşivde çalışıyordu. Öcalan'ın karısının babasının MİT’e çalıştığını saptamıştı. daha derin araştırmalar içindeydi  

- Adamlar kadrolaşıyorlar. Bunu görüyoruz. Bir şeyler yapmak lazım. Kabul ediyorum ama, 28 Şubat hükümet kurulduktan 6-7 ay sonra patladı..” ,

*“23NISU1.TXT” isimli dosya içerisinde

“21 Nisan 2003” başlığı altında, “Emin ÇÖLAŞAN ile birlikte Şener ERUYGUR'la yemek. Beşevler, Anıttepedeki Jandarma Tesislerinde.. Başlangıçta imam hatip okullarına ve irtica yuvalarına operasyonlar. Bazı videolar gösterdi. Bunlarla kararlı mücadele.  Çölaşan biri sordu. O da bunlar önemli değil, bir blok olmak önemli dedi. İleri gidene biraz dur, geride kala yürü diyeceğiz ve bir blok olarak ilerleyeceğiz dedi.. 

Bunların azgınlığından söz etti. 23 Nisanda ne yapmak gerektiğini konuştuk. Mutlaka bir duruş göstermek gerektiğini söyledi. Olamaz dedi. Bunlar böyle dedi..” ,

               “23NISU1.TXT” isimli dosya içerisinde,

“22 Nisan 2003” başlığı altında, “Aslan GÜNER Paşayla Tlf. görüşmesi..  23 Nisan resepsiyonuna katılmama eğilimi... İzleme, takip, değerlendirme safhası bitti. Bundan sonra uyarı ve duruş aşaması başladı dedi. Bunun ısrarla altını çizdi.

23 nisanda Meclisteki resmi törene katılırız ama, akşamki resepsiyon özel sayılır bunu öyle değerlendireceğiz..” ,

               “23NISU1.TXT” isimli dosya içerisinde,

“23 Nisan 2003”  başlığı  altında,  “Fatih  ve  ŞENEL'le  Sherton da  sohbet,

- Yav biz bu işi 28 Şubatta bitirecektik. Bunu o gün üç kişi planladık, Bir,  Fevzi, Ben. Her şeyi hazırladık. Bakanlar kurulunu dahi. Müsteşarları bulmak zordu onları da tamamladık. Karadayı bizi uyuttu. Az sonra dedi, hemen dedi. Hükumet devrilsin ondan sonra dedi..  

Artık gelip 10-15 yıl gitmeden işleri hallettmek gerekiyor. Üstelik o ara AB de yoktu. Kopenhag olmamıştı. Şimdi her şey çok daha zor. Bugün durum çok kötü. Çok. Bir numara teslim olmuş durumda. Bunun lamı cimi yok. Onunla Recep arasında hat var. Hat var. Bunlar AB yasalarını tümüyle kendi çıkarları için uygulayacak. İşte imar yasası. Apartmanların altına mescit yapmanın yolunu açacak değişiklik planlıyorlar. Birin altı sağlam. Blok. Ama orası çok önemli.” 

                   “23NISU1.TXT” isimli dosya içerisinde

                 “25 Nisan 2003” başlığı altında, “25 Nisan cuma Şener Paşa.. - İyi oldu Katılmamamız iyi oldu ama, neler çektik, sorma... O gün Baykal’ı aradım. Sonra o beni aradı. Sizde bir sarsılma var dedi, ben yok dedim. Derken onlar da öyle davrandı. Olur mu canım, Atatürk’ün partisi sen oraya nasıl gideceksin.,  

Şimdi bir dönem başladı denebilir. Bundan sonra uygun platformlarda gereken şeyler söylenir. MGK da da gereken söylenecek, MGK iyi geçecek. Tek neden türban değil. Ama bunlar ona indirgiyor. Yahu bunlar seks manyağı mı?  Kadını görünce akıllarına hemen açık-kapalı yerleri geliyor ,

MGK de millet affetmeyecek, ne demek (Erdoğan söylemişti) onu da soracağız işimiz zor ama, bunlarla mücadele edeceğiz.” Yazdığı görülmüştür.

             “23NISU1.TXT” isimli dosya içerisinde

          “25 Nisan 2003” başlığı altında, “Aslan GÜNER’le görüşme. Artık izleme, takip dönemi bitti. Eğer anladılarsa iyi, anlamadılarsa yeniden söylenir. Biz bunları kapalı ortamlarda hep söylüyoruz. Ama artık kamuoyuyla paylaşmanın gerektiği bir durum doğdu. Tek neden türban değil. Kadrolaşma, Milli Görüş, siz de biliyorsunuz... Bundan sonra da gereken uygun platformlarla söylenecek” ,

“28NIGUN.TXT” isimli dosya içerisinde,

“23 Nisan 2003 ile 19 Mayıs 2003 arasında” başlığı altında, “Mehmet İLHAN’la sohbet. Her şey planlandığı gibi. 30–60 gün içinde ilk hareket. Sizin tahmininizden de öte. Çok öte. BİRİN yanısıra 59 un da gitmesi gerek..

İçe kapandılar. 2 aydır öyle. Aytaç paşa çok ağır konuşacak. MGKda konuşacak. Son tümce şu olsun demiş bunlar yapılmazsa kırılma yaşanır.' çok hazırlıklı gelecekler. Bunu biliyoruz. Ona göre konuşmak lazım. Aslında onlara konuşma diye de değil, doğru neyse o. söylenip tamam denmesi lazım. bunlar cevap veriyor. Öyle görünüyor

Tümüyle bir temizlik. SBF mezunu, yerel yönetimleri bilen, eğitim almış subaylar var bu son şans olabilir. Yoksa daha kötü. Tümüyle bir yenilik. her konuda.. AB sürecini de engellemeyecek bir süreç. böyle olmalı..  Medyanın durumu bizi çok düşündürüyor. 

ABD ne yapar bizim harekete o belli değil. Acaba... BİR Numara en çok ona mı güveniyor. Olabilir.  Öz ÖR, Çetin, Tamer emekli edilirse bu iş bitmiş demektir. Ya da 27 benzeri bir şey olabilir demektir. O da kanlı olur. Komlar da öyle düşünüyor.

Irakta başarısızlık, Kıbrısta son durum biraz rahatlattı ama, o da başarısızlık. Olay sadece irtica değil, Türkiye kayıyor, bizi örnek müslüman ülke olarak tanıtıyorlar İslam dünyasına olmaz..  

CHP’den bir şey beklenmez. Bu hareket onu hesaba katmadan yapılacak.  STK’dan orduyu çekince güçsüz kalır. Bu sistemi koruyamaz. Onlar da bunun farkında. Kemalizmi bir ideoloji olarak gösteremediğimizi biliyorlar. Bunu söylüyorlar bize.” ,

*“MIT.TXT” isimli dosya içerisinde,

“30 Mayıs 2003” başlığı altında, “30 Mayıs 2003 Cuma günü MİT Müsteşarlığında yemek. Şenkal ATASAGUN (ŞA), Emre (EM).... İlhan SELÇUK (İS), İbrahim YILDIZ, MB. Daha birkaç dakika geçmeden ŞA konuya girdi efendim bizim sizi çağırma, görüşme nedenimiz hazırlanmakta olan yeni yasa. Buna pişmanlık yasası adını taktılar ama, öyle adlandırmak istemiyoruz. Şu anda güçlü tarafız. Nasıl bir adım atarsak atalım bu ödün olarak değerlendirilemez. Bizim bir lütfumuz olur. Burada endişemiz, şehit anaları ve benzer kesimlerin tepkisi. İşte bu noktada medyaya gereksinmemiz var. Beni hükümetler ilgilendirmiyor. Türkiye'nin durumu ilgilendiriyor. Biz nasıl geçmişte olanlardan ders aldıysak, terör örgütü de aldı. Yeni bir terör dalgası başlarsa bu kırsal kesimde olmayacak. Metropollerde olacak. Aponun yakalandığı dönemde 60'ın üzerinde kendini yakma eylemi oldu. Bunlardan 30'dan fazlası ölümle sonuçlandı. Demek ki, intihar eylemcisi bulmakta zorlanmayacaklar.  

- Burada hükümetin durumu bizi doğrudan ilgilendirmiyor. İktidarda o olmuş, AKP olmuş bu olmuş ilgili değiliz, biz ne yapıp edip teröristleri eritmek istiyoruz. ey uygun konjonktür budur diyoruz.  

İS- Ben buraya karamsar geldim. Bugün Turhan'la da konuştuk. O da diyor, memleket ayağımızın altından kayıyor. Bana göre asıl tehlike irtica. Bunlar devleti ele geçiriyorlar. Sonra bu yasa yanına başka sağlamlaştırıcı şeyler eklemeden bir işe yaramaz ki...  

ŞA- İlhan bey, ben sizin kadar karamsar değilim. Bunları biz tanıyoruz. Türkiye'de çark tersine, önce ben sonra partim en son ülkem. Oysa bunu tersine çevirebilsek... İnanın bunlar da öncekilerden farklı değil, önce kendilerini, ceplerini düşünüyorlar. ….Bana göre laiklik tehlikesine karşı en büyük güvence Türk Silahlı Kuvvetleri. Ama inanın bunlarda öncelik ideoloji değil, kendi Bekaaları….

Cumhuriyet'in manşet

ŞA- Cumhuriyet'in manşeti çok etkili oldu. Bu haber başka yerde çıksa başka değerde olur, bir de sizin imzanız var... Kaynağınız ne bilmiyorum ama, önemli olmalı... Eğer mektuplarsa bize de geliyor. İstanbul'dan birinci ordudan geliyor. Oraya baksan birinci orduda her şey hazır, ihtilale hazırlanıyorlar..

MB- kaynaklar sağlamdı..  

ŞA- gazetecilik olarak diyeceğim bir şey yok. Bu haber hangi gazeteciye gelse, önemli haber... Ama inanın bu haberle TSK içindeki çatlak derinleşti. Zarar verdi. Bunun devamında olumsuz bir şey olursa bundan AKP yararlanır. Bunu samimiyetle söylüyor. Özkök Paşayla ilgili değişik şeyler konuşuluyor. Doğrusu ben kendisini biraz tanıyan biri olarak bunların çoğunun doğru olduğunu sanmıyorum. bir görüşmenizde yarar var bence….  

Cumhuriyet 

ŞA- Cumhuriyetin tirajıyla ters orantılı bir etkinliği var. Satışınız az ama devlet katında etkin. Bu ortaklarınız iyi anılmıyor. Çapanların ardından Ciner, Karamehmet... Daha farklı bir çalışma yapamazmısınız. Siz durumu nasıl anlatırsanız anlatın, dışarıdan Ciner-Karamehmet Cumhuriyet'te etkin diye görünüyor  

İS- Bizim altın üçgenimiz var..  

ŞA- Bunu daha açık anlatmanız lazım... 70'ler de birbirimizi yanlış anladık. O günlerde sizi, etrafınızdakileri hemen karşımıza almak yerine, ya bunları bir dinleyelim, nedir ne değildir deseydik, ona göre hareket etseydik bu günlere gelmezdik. böyle olmazdı..

 Çapan  

ŞA- Gürbüz'ün dalgalı bir gençliği geçmiş. Ermenistan'a gitmiş. Sık gittiği söyleniyor. Bunlar ayrı da bizde hala bu adamın kafasının arkasında ne olduğu konusunda kesin bir kanı yok. Yani şüpheler geçmiş değil. Belki sadece popüler olmak için gündemde kaymak içindir. Bilemem..”, 

*“MIT.TXT” isimli dosya içerisinde,

“31 Mayıs 2003” başlığı altında, “31 Mayıs öğleyin evinden JGK Eruygur aradı..” “Görevinizi yaptınız. rahatsızız., şunu sorun soranlara siz rahatsız değil misiniz...köpek... bunlar korkak Kasımpaşa kabadayısı.." ,

*“ILSEL.TXT” isimli dosya içerisinde,

“16 Eylül 2003” başlığı altında, ““16 Eylül Salı günü saat 16 sıralarında buluştuk. CB değerlendirmesi. tedirginliği.. 17'de eski binada Şener’le görüşme. Tam zamanında aldı. Şener Paşa bizi her zamanki gibi güler yüzlü, ayakta, kapının hemen yanında karşıladı  

Heyecanlı, gergin, kızgın, umutla kötü haberlerin kızgınlığı arasındaydı. Sık sık, ben zaten konuşmaya başladım, adımımı da attım. Geri çekmek devam ederim dedi. Sık sık bu yönde değerlendirme yaptı.  

İS, bunlardan kurtulmak için biraz zaman dediğinde, bunların bir saniye kalması zarar dedi. Yineledi, bir saniye durmamaları gerekir, aramızı sıkı tutmalıyız. Arkada kalanları yanımıza çekmeli, ileri gidenleri yavaşlatmalıyız. Karşı tarafa malzeme vermemek için gerekirse aramızdaki ölüyü bile aramıza sıkıştırıp, bizimle ve ayakta göstermemiz lazım bunlar felaket. Bazen kendimi zor tutuyorum o 28 şubatta, 12 eylülde bu rütbemde olmayı isterdim” ,

*“GUNAR.TXT” isimli dosya içerisinde,

       “18 Aralık 2003” başlığı altında, “KKK ile makamda 11.05-12.45 arası 100 dakikalık görüşme... Hemen arkamızda Kosova meydan muharebesini gösteren dev bir tablo... Kremit rengi koltuklar...Biz ikilide o teklide.  

- Her şeyden önce şunu söyleyeyim, tatsızım, gerginim, huzursuzum. Gidiş iyi değil  

- 80 yılda adım adım bir yerlere getirdiğimiz Türkiye Cumhuriyeti'nin önümüzde mum gibi eridiğini görüyorum. Buna tahammül etmek çok zor. 

- Şu anda Türkiye'nin durumu 1920'dir. Hatta şartlar daha zordur. Bu söylediğime dikkat edin, 1920. Atatürk o dönemde ne yaptıysa bizim de onu yapmamız gerekiyor.  

- AMA PAŞAM BAKIN BİR ADINIZ OLDU, HERKES SİZİ TANIYOR, SİZDEN BİR ŞEY  BEKLİYOR.  

- Tamam, bir adımız oldu. İnsanlar bizi tanıyor ama keşke ülke normal koşullarda olsaydı da ben bir Meteoroloji Genel Müdürü gibi görevimi yapıp, sessiz sedasız emekli olsaydım.  

- OLUP BİTENLERİ SİZİNLE PAYLAŞMAYA GELDİK... MEDYAYI.  

- Sormayın medya bir felaket, felaket, felaket... Bir tek siz kaldınız. Karım soruyor emekli olunca hangi gazeteleri alacağız diye. Ben tabii ki cumhuriyet diyorum. O da yeter mi diyor, ben de bizim o kadar paramız yok, diyorum. Şimdi 6 gazete okuyor. Ben burada tümünü okuyorum. İşim gereği. Ötekilerin gazetelerini okuyorum. Onlardan birkaç yazarı mutlaka okumak gerekiyor. Onların ne düşündüğünü bilmek için. Fehmi KORU, Taha AKYOL, Ali BAYRAMOĞLU, AKDOĞAN...  

Medya da yoğun bir ayıklama dönemi var. Tuncay Özkan'ı tasfiye ettiler. Balbay'ın programını bitirdiler. Üstelik yerine de ne geldi. Ben pazar sabahları sırf Balbay'ın TRT'deki programını izlemek için plan yapıyordum. Tek tek hedef seçiyorlar ve bitiriyorlar. Ben her şeyi biliyorum. Karamehmet teslim oldu. Hükumetle masaya oturdu. Onlara parayı bile hükumet buldu. Londra'dan para buldular. Kara para da aklayan bir yerden para buldular. 5 milyar dolar kredi buldular. Teslim oldular. Ciner de öyle.,o da teslim oldu  

-PAŞAM CİNER BİZDEN YANA... BİZ KUŞATMAYI YARDIK. KARŞIDA DOĞAN GRUBU VARDI. YANIMIZA CİNER VE KARAMEHMET'İ ÇEKTİK VE BAŞARI KAZANDIK. BUGÜN ÖYLE DAVRANIYORLAR AMA, YARIN DEVRAN ŞÖYLE BİR DÖNSÜN BAKIN FARKLI HAREKET EDECEKLERDİR.  

-Ben Jandarma Genel Komutanı oldum oradan buraya geldik. Artık kendim için yapabileceğim bir şey yok. Ülkem için, tümüyle ülkem için çalışıyorum. Bundan sonra böyle, kimileri bizim emekli olunca konuştuğumuzu söylüyor. Ama ben şimdiden söylüyorum. Bunları biz bu durumda söylemeyeceğiz de ne zaman söyleyeceğiz. Ben iyimser olamıyorum.  

-PAŞAM, ERDOĞAN'IN İKİ FOTOĞRAFI VAR. BİRİ BUSH'LA BİRİ HİKMETYAR'LA. İKİSİNDEN BİRİNİ TERCİH EDECEK. HANGİSİNİ TERCİH EDERSE KAYBEDECEK... SONRA AMERİKA, SONUÇ OLARAK İSLAMI KARŞISINA ALDI. ADAM İSLAMI KARŞISINA ALMIŞKEN, TÜRKİYE'DE NEDEN ILIMLI İSLAMI DESTEKLESİN... GÖKECEKSİNİZ VAZGEÇECEK.  

-Aynı şey AB için de geçerli. Doğru ama, bir de şu var. Adam köpekleşmiş bir iktidara istediğini yaptırıyor. Bunlar ABD'ye köpekleşiyor. Laik adam köpekleşmez, dik durur. ABD dik duran bir iktidar istemez ki.  

Medya çok önemli. Bakın çok önemli hareketler geçmişte de hep bir dergi, bir yayın etrafında oldu. Bugün böyle bir şey yok. Sadece cumhuriyet yetmez. Bunun yanına mutlaka bir televizyon olmalı. Daha önceki gelişinizde TV. kanalından söz etmiştiniz. Ne oldu? Eskiden hiç değilse Perinçek'in bir kanalı vardı. Hiç değilse insan deşarj oluyordu. şimdi o da yok. 

-ŞİMDİ ASKERİN DE BİR ÖLÇÜDE HÜKÜMETE TESLİM OLDUĞU İDDİALARI VAR AMA, BEN İNANMIYORUM.  

-En önemli şey bizim için birliktir. Askerin birliğidir. Bunu bozmuyoruz. Bizim her konuda görüşümüz belli. Laiklikle ilgili belli. Bu değişmez. Ben bunu KKK olarak söylüyorum. Deniz de hava da benim gibi düşünüyor. Aslında TSK, KKK'dır. Burasıdır.  

-Sıra Doğan Grubuna da gelecek. Bu onlara çok uygun bir dille söylendi. Bir kez daha çok daha güçlü bir şekilde söylenecek. Onlara söylüyorum. Buraya geldi söyledim. Ben onlara, ekonomik durumlarından söz ediyorum. Tabii sizinle konuştuğum gibi Atatürk ilkelerinden söz etmiyorum. Nerede ne söyleneceğini biliyoruz... Sıra Doğan Grubuna da gelcek, o gün teslim olması yetmeyecek. Hükumet onların yerine Albayrakları hazırlıyor. Ana medya grubu Albayraklar olabilir. Buna hazırlanıyorlar.” ,

*“GUNAR.TXT” isimli dosya içerisinde,

“21 Aralık 2003” başlığı altında, “Mehmet düşünüyor...hayal bu ya. Bir numara söz veriyor bu hükümeti düşüreceğim. söz veriyorum. Bitirecek. Yerel seçimlere kadar yapacağım bunu. Bunu Kuvvet Komutanlarına ve Tolona söylüyor... Biraz süre diyor. Bunun dışındaki arayışta da... Önce deniyor biri indirelim, sonra hükumeti...Bir inmeden bir şey olmaz. Aslında bir yukarıdaki görüşlerini söylerken samimi değil. Oyalıyor. Öyle düşünüyorlar. Yerel seçimler sonra hükümet daha da güçlenecek böylece ben de güçlenirim diyor bir. İçimizdeki karşı taraf da bana bir şey diyemez. 4 yılımı gayet sakin yaparım... Böyle düşündüğünü düşünüyorlar,

Yeniden çalışmalar başladı. BÇG’nin yerine yine sanırım... Yine karargah bünyesinde Recep Paşa sorumluluğunda... Çalışma Grubu kuruldu. O aynı çalışmaları yapmaya başladı. Planlar hazırlanıyor. Yaşar’ı harcayabilirler. Biraz kızgınlar. Tolon, bire inanmıyor. Bize yalan söylüyor. Yerel seçimden sonra bak işte bunlar çok güçlendi şu aşamadan sonra bunlara ne yapılabilir diyecek.” ,

*“GUNOC1.TXT” isimli dosya içerisinde,

“16 Ocak 2004” başlığı altında, “İS'le ŞE'yle görüşme... sabah 9.30

İS: kritik bir dönem... Bunlar devletle tanışıyor. Bakarsınız, iktidarda kalmak için ne yapmamız gerekir diye düşünebilirler. 

ŞE: yok efendim, siz kendi akıl ve mantık çizginiz içinde bunu söylüyorsunuz ama, benim bunlardan umudum yok... Bunların beyni uyuşmuş... Benim umudum yok...bunların yetişmesi böyle.

İS: tabii biz sizinleyiz. Siz bir bütün olarak hassassınız... Ama sizi bölünmüş göstermek isteyenler var. Bu çok önemli.  

ŞE: ne dediğinizi çok iyi anlıyorum. ona dikkat ediyoruz.  

İS: ben çok şey yaşadım. 9-11 yaşadık. Yani öyle bir şey olmasın isterim. Bir kez daha biz yenilen tarafta olursak, hiç istemiyorum. Bundan korkuyorum . 

ŞE: korkunuzu anlıyorum, endişeniz olmasın. Ona dikkat ediyoruz.  

İS: burada uluslararası dengeler çok önemli. Çok önemli... ABD ne yapar? Bunlara destek veriyor.  

ŞE: anlıyorum. Biz de ona dikkat ediyoruz. Bakıyoruz, şu aşamada öyle görünüyorlar ama, onlar düzeni kim sağlayacak ona bakar. Bizim onlara, bunların o kadar güçlü olmadığını anlatmamız lazım.  

İS: MB önde şimdi. Onun kendisine çok dikkat etmesi lazım. Özel hayatına özen göstermesi lazım. Her türlü çamuru atabilirler  

ŞE: evet, yakşıklı ama, her yaklaşanın salt bu özelliği nedeniyle yaklaşmadığını bilmesi lazım... İşte CHP biraz hareketlendi. Geç oldu ama, iyi oldu. Şimdi KOÇ’u da arayıp tebrik edeceğim.” ,

*“SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

“10 Şubat 2004” başlığı altında, “Etimesgut Jandarma Eğitim ve Spor Tesislerinde (JEST) sohbet..saat 17.15-20.00 arası.. 

ŞE- Arkadaşlar şöyle bir araya gelelim, ne oluyor, ne yapabiliriz, enerjimizi nasıl birleştirebiliriz, bir konuşalım dedim... hepimiz farklı yerlerde aynı şeyleri düşünen insanlarız ama, gücümüzü birleştirmediğimiz için bir sonuç alamıyoruz... öte yandan da bu iktidar yapacağı her şeyi yapıyor..

-Nedir, nasıl bir şey düşünüyorsunuz

ŞE-Benim düşüncem şu... Birçok dernek var, gazeteciler var, memlekette olup bitene duyarlı insan var... Bunları bir araya getirmek gerekiyor... Mesela siz öncülük etseniz, burada üç kişi bir araya geldi, bu on olur, sonra 20 olur... Derneklere yön verilir... toplumu biraz duyarlılığa sürüklemek lazım..

-Valla paşam bu dediğiniz zor. Bu kuruluşları, kişileri bizlerin bir araya getirmesiyle alınacak bir sonuç göremiyoruz biz... Bir de bu iş gazete anlamında yazarlardan çok gazete yönetimlerinin işi... Şimdi biz yazdık, şu gazetede şu kadar yazar, ötekinde bu kadar yazar... Köşelerinde yazarlar, ama sonuç alınabilmesi için gazetenin bir yayın anlayışı olarak buna sahip çıkması lazım.  O zaman çoğalır bu iş... Geçmişte de böyle olmuştu... 28 şubat döneminde mesela..  

ŞE-Arkadaşlar haklısınız da, ne yapacağız, ülke batıyor, size söyleyeyim...her şey kayıp gidiyor... ne yapacağız, bu batışı hep birlikte izleyecek miyiz? Olamaz böyle bir şey…..

Paşam sizi çok iyi anlıyoruz. Belki bizimle her şeyi bütün açıklığıyla paylaşamayacaksınız ama, şöyle bir gerçek var ortada; sizin bir numara ile sizin kafanızdakileri yapmak çok zor... önce orada bir şey yapmak..

ŞE-
öyle mi görüyorsunuz..

-Evet... Bu bir tek bizim görüşümüz değil. inanın buna. Sokakta her yerde insanlar böyle konuşuyor..

ŞE-
Nasıl konuşuyor

-Yani sizin de kulağınıza gelen şeyler... İşte cumhurbaşkanlığı adaylığıyla tavladılar deniyor... Hükumetle anlaştı deniyor..

ŞE-
bütün bunlar söyleniyor öyle mi

-Evet, her yerde... Burada bizim gördüğümüz bir şey var. Siz tamam, bütün kuvvet komutanları tamam, bloksunuz, ama üstünüz olmayınca olmuyor..

ŞE-
işte dediğiniz gibi, kuvvet komutanı arkadaşlar bakımından bir sorun yok. Aynı düşünüyoruz... Benim sizi çağırdığımdan, şu andaki sohbetimizden öteki arkadaşların haberi var... Türk Silahlı Kuvvetleri sizin kafanızdaki şeyleri düşünüyor. inanın buna... öte yandan şu da var; yüzde 1, yüzde 99'a uymak zorunda. Uyar... Öyledir. O yüzde bir. kalan yüzde 99... uymak zorunda..

-Zorunda da, öyle olmuyor işte... En tepe böyle olunca, altındakiler ne yaparsa yapsın, işte öyle bir çıkış deniyor... Olmuyor, istenen sonucu vermiyor. Biz yıllardır ülkede olup bitenleri izliyoruz. Bir Genelkurmay başkanının değil yüksek sesle görüşünü anlatması, şöyle kaşını çatması yeter. Biz darbe falan yapın demiyoruz ama, şöyle bir duruş paşam... o yok, o kalmadı... o zaman da her şey havada kalıyor... siz bir araya geldiğinizde kendisine bunları söylemiyor musunuz?

 ŞE-
söylüyoruz... inanın en açık şekliyle söylüyoruz..

-Olur, olmaz ayrı konu, şöyle bir senaryo düşünüyorum... Şimdi siz de söylediniz kuvvet komutanları blok, 4 kişi... Altında ordu komutanları, orgeneraller, korgeneraller blok, onun altında tümler, tuğlar blok, hepsi bir araya gelse ve dese ki; sizinle olmuyor... İşte Kara Genelkurmay olur, siz Karaya geçersiniz,  İzmir'deki Jandarma olur, İstanbul'dakini de artık ne yaparsanız..

ŞE-ya o, siz gidin derse..

-Diyemez... Tümünüzü karşısına nasıl alır.

ŞE-
evet, diyemez, ama...uzun süre sustu, düşündü...  

-Siz şimdi yüzde 1 diyorsunuz, yüzde 99'a uyar diyorsunuz ama 4 yılı var. Kadrosunu yapar... Mesela biz fazla tanımıyoruz, İlker BAŞBUĞ nasıl biridir

ŞE-o... o karargahta, Genelkurmay'da artık... (gülümseyerek) başka bir söze gerek var mı..  

-Siz Ağustos'ta emekli oluyor musunuz 

ŞE-Evet, (iç çekerek) benim görev sürem doluyor... Aytaç paşanın da doluyor...bir şeyler yapmamız lazım arkadaşlar... bu medya çok önemli.. 

-Paşam bu konuda sizi anlıyoruz ama, inanın bu iş yazarlardan çok gazete politikalarının işi... Mesela Genel Yayın Yönetmenleriyle de konuşun, patronlarla konuşun..

ŞE-doğru da mesela bu Ertuğrul ÖZKÖK'le ne konuşulur, konuşulur mu  

-haklısınız.

ŞE-(gülerek, özkök soyadını kastederek) soyadlarda bir sakatlık var..

-Patronlarla zaman zaman görüştüğünüzü biliyoruz... onlar etkili oluyor, bilesiniz..

ŞE-evet, görüşüyoruz, bize gelince başka bir halde oluyorlar... Bir de tabii şaşırıyor insan, mesela o Akşam Grubunun sahibi geldi, adam zavallı bir adam gibi oturuyor... ama yine de onlarla da konuşmak lazım..

-Gazete patronlarının tümü teslim... Sabahınki de öyle.

ŞE-Evet, ilhan beyle de konuşup, onunla bir konuşmak lazım... Orada da kardeşim adamlar resmen haberleri çarpıtıyorlar. Son Suriye olayı... Gazete haberlerine göre operasyon tamamen Emniyetin işi... Oysa biz yaptık. O Sabahın temsilcisini çağırdım, kardeşim yalan yazıyorsunuz dedim. Yüzlerine söyledim... Ne aşağılık iştir... Bu kadar teslimiyet... Biz bu gidişe tamamen seyirci kalamayız..

SE-Bir anlamda şöyle bir durum... Bunların Kıbrıs’ın altında kalmasını sağlamak ama, Kıbrıs’ı da kaptırmamak... çok ince bir durum.

SE-Hepimiz elimizi taşın altına sokmamız gerekir... Ne demiş Nazım HİKMET, sen yanmasan ben yanmasam nasıl çıkar karanlıklar aydınlığa..” ,

*“SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

“18 Şubat 2004” başlığı altında, “... Meclisin karşısında 10.30-12.0  

SE-Benim bir önerim var, birbirinden bağımsız, bölük pörçük hareketler var. Bunları bir araya getirip çoğaltmak lazım diyorum..

İS-Aynen biz de öyle düşünüyoruz. ADD'ler var. Üye sayısı 100 bini üzerinde şube sayısı 503 olmuş... Bunlar Anadolu'da çoban ateşleri gibi duruyor... Ben Aydın'a gittiğimde dönerken bu aklıma geldi..

SE-Biz bir çalışma yaptık. Öteki üç arkadaşımla birlikte konuştuk. Bu kararı aldık. Artık yürüyeceğiz. Kararı aldık. Burada arkadaşımız Plan Prens. Ali her şeyi not ediyor. Bilgi de verecek... İlk iş olarak 3 Mart Hilafetin Kaldırılışı ve Tevhidi Tedrisat Kanunun yıldönümü. O gün büyük bir toplantı yapılacak. Biz de çağrılı olarak geleceğiz. Öteki arkadaşlarım da gelecek... Konuştuk onlarla da. hani dedim ya yüzde 1 yüzde 99'a uymak zorunda. Biz artık ona bakmıyoruz. Kendimiz yürüyoruz

İS-Bizim çalışmamız da şöyle, (çizerek) bir üçgen, en tepesinden teğet olarak yana bir çizgi, ucunda bir dikdörtgen. Ortasında bir yuvarlak, çekirdek. Üçgen ADD, dikdörtgen ortak bildiriye imza atacak derneklerin temsilcileri, ortasındaki çekirdek de bildiriyi kaleme alacak olan dar grup... (metin Aliye verildi)

 SE-Mutlaka bir şey yapmak lazım... Zaman geçiyor... İlk iş olarak mart ayında 3 martta bunu yaparken, Denktaş’a da omuz vermek gerekli.. Belki onu da çağırırız, bizler dinleyici bölümünde otururuz..

-Kıbrıs'ta ne oluyor sizce

SE-
işte orada ne olduğu tam olarak bize de bilgi vermiyorlar

-Bir bildirinin söz konusu olacağını söylemiştiniz..  

SE-İşte onu biraz yazılıp çizildikten sonra yapmak istiyoruz. Şimdi, komutana, Köşk'e bilgi verildiği onların kabul ettiği söyleniyor. Bizde böyle bir bilgi yok. Yani böyle olduğuna ilişkin bir bilgi yok. Öymen'in konuşmasındaki o bölüm çok önemli..  

İS-Tabii burada dengeler çok önemli. AB karşımızda ABD karşımızda, ona göre hareket etmek gerekiyor..

SE-Evet onlar karşımızda ama bizim de gücümüz var. Dayandığımız bir güç var. Buna inanıyoruz. Bunu harekete geçirmek lazım. Biz kimlerle görüştük, bilgi verelim. Anıl ÇEÇEN, Yıldırım KOÇ, Malatya, İstanbul, Samsun, 9 Eylül Rektörleri. Onlar çok heyecanlı. Malatya falan bir görseniz, bu işi yarına bırakmayalım diyecek kadar heyecanlı. Buna yeni rektörler de katılabilir. Artık bilen bilir, gören görür, biz yola çıktık..

İS-Bu Turgay benin canım ciğerim. Yurtsever, buna inanın... Bakın Gürbüz de öyle. İstanbul gibi bir yerde belediye başkanlığı yapıyorsanız, burası bir de yeni imara açılan bir yerse bazı işleri racon keserek yapmanız gerekir. Ama benim sözümden çıkmaz. Şunu yap derim yapar..

SE-Tamam, zaten bizim yeni stratejimiz şu: bölücü olmasın, mürteci olmasın yeter. En geniş katılımı böyle sağlarız... Ama adamın da iyice kire, çamura bulaşmamış olması gerekir..Bir şey yapmamız lazım. Bazen gece birden uyanıyorum ve ne yapmak lazım diye hayıflanıyorum..” ,

*“SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

“25 Şubat 2004” başlığı altında, “
Levent ve Kürşat abi ile görüşme... Heyecanlılar. Ciddi bir kararı almış olmanın rahatlığı içindeler. Atacağımız adım çok önemli. Bunu bir anlamda Amaysa tamimi gibi düşünün. O kadar kesin bir başlangıç... Ama aynı gün Denktaş’ın da olması ciddi bir durum. Denktaş’ın öne geçmemesi gerekiyor”,

Aynı gün akşam, Mustafa ÖZBEK'le yemek... Özbek’in yanında Hasan ÜNAL, Bülent ERANDAÇ vardı ve Gökhan ÇAPOĞLU bir de basın danışmanı.. Avrasya TV'nin yayına başlamasıyla ilgili hazırlıkları anlattı. Ulusal duruşu olan herkesi çağırıyorlar. Özbek heyecanlı... Bu işi başaracağız diyor. Asıl olan biziz diyor  

         Biz Avrasya TV'ye Kıbrıs’ta başlattık. Gelen telefonları dinlesen ağlarsın. İnsanlar o kadar duyarlı  

      O gün panelde söylediklerinizi ekranda söyleyeceksiniz. Mikrofon sizin. Ne istiyorsanız söyleyin. Memleketi bunların elinden kurtarmamız lazım” .

“SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

          “27 Şubat 2004” başlığı altında, “Saat 17.30'da Levent ve Kürşatla görüşme... Hazırlıklar tamam. Davetiyeyi basmışlar. Asıl hedef olan dörtlüyü anlattılar. Ama bunu kimsenin bilmemesi gerekiyor. Bir bildiri okunacak. Ertuğrul beye güven var..  

           Siz kazanan olacaksınız hiç şüpheniz olmasın. Kazanan siz olacaksınız kesinlikle Denktaş’ın öne geçmemesi gerekiyor. Bunun yolunu bulmamız lazım”  ,

 “SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

         “1 Mart 2004” başlığı altında, “Aynı şekilde görüşme... Bizim önerimiz kabul edilmedi. Sonra en başa Şener'e gittik. Ceketi çıkarmış. Kusura bakmayın dedi. Ben de, demek ki bir şeylere soyundunuz... Gülüştük.  Levent de oturdu. Dediğiniz gibi yazılırsa, engelleyebilirler. Zaten emirleri dinlemiyoruz, bunu ilan etmenin gereği yok. Birliktelik kurmak gerçekten zor. Biz de zorlandık ama bunu başaracağız..” ,

“SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

“03 Mart 2004” başlığı altında, “Gidiş... İlhan abi ile... İçerisi dışarısı kalabalık ama, heyecan yüksek değil. Komutanların girişinde alkış iyi ama, ayakta olabilirdi değil...suratları asıktı... Son anda İlker BAŞBUĞ ve Genelkurmaydan Korg Metin de vardı. Onlar son anda... Sanırım, Hilmi Paşa Kuvvet Komutanlarının gideceğini haber aldı, ben de içindeyim demek için gitti. İlker paşayla hiç konuşmamaları dikkat çekiciydi. Dışarı çıktım, İP'li gençler... ve orta ve üst yaştan insanlar vardı. ADD'den yoğun katılım..  

Bitişte, İlhan abi neşeliydi. İşte bak kaldın iyi ettin dedi, iyi ki çok satışlı medyaya gitmedin dedi. Sonra kentte rektörlerle öğle yemeği. Dokuz Eylül Rektörü Prof. Emin ALICI, Samsun 19 Mayıs Ferit BERNAY, Malatya İnönü Prof. Fatih.., Bursa Uludağ Prof. Mustafa YURTKURAN, Mersin Üniv. Rektörü Prof. Uğur ORAL, Trakya rektörü Prof. Osman İNCİ... Çukurova rektörü,..  Malatya çok heyecanlı...bu işi uzatmamak lazım. en kestirme yoldan halletmek lazım. Başka türlü zor. Böyle örgütlenmeler uzun iş...'  

ADD'nin sekreteryasının güçlendirilmesi görüşü benimsendi. İlhan abi söze, kendimi biraz öveyim' diye başladı. Bu benim Aydın'dan dönerken oluşturduğum düşünce. Birden aklıma geldi. 500'ü aşkın şubeleri var, yüzbin üye var. Hantal yapı. Buna bir baş lazım. Şimdi oluyor işte. Modelimiz işliyor. Üçgen ADD, yanında dörtgen onu destekleyen kitle örgütleri, içinde daire çekirdek. Kararları o verecek…..

Arkadaşlar biliyor musunuz, Doğan AVCIOĞLU bana hep, İlhan göreceksin ben haklı çıkacağım, 100 yaşına kadar yaşayacağım ve haklı çıkacağım, derdi... Ömrü vefa etmedi. Bakıyoruz haklı. Türkiye gibi ülkelerde çok partili sistem gericiliği getirir. Bu böyle. Şimdi ABD'nin de işine geliyor bu yönetim... Bu seçimleri, yerel seçimleri ciddiye almamak lazım. Ona göre yürümek lazım. Devlete anlatmak lazım. Şimdi hükumet devlete karşı ve biz solcular hükumete karşı devletin yanındayız. durumun özeti bu...'” ,

“SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

“04 Mart 2004” başlığı altında, “4 Mart akşamı Anıttepe tesislerinde yemek. Ben, Fikret, Selçuk, Şener, Levent, Ali ESENER, Hakkı KILINÇ... sonradan da Mustafa YURTKURAN.. Eylem iyi, organizasyon kötü. geliştirmek lazım.. Selçuk’un Aydın DOĞAN’la görüşmesi yararlı olur... Doğan'a, bu iş tamam deniyor, AKP götürecek deniyor, 10 yıl bu iktidar gider deniyor..  Sener, bu işi bırakmayacaklarını, heyecanla söylüyor.. Selçuk, çocukluğumda Adana’da huysuzluk ettik, çok edince babam falakaya yatırdı. sonra da Ziverbeyde yatırınca, vız geldi alışığız dedim. yani alışığız…  Geceleri uyuyamıyoruz.. Durumun vahameti anlatıldı... En tepenin durumu konu edildi.” ,

“SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

“11 Mart 2004” başlığı altında, “İbrahim YETKİN uğradı.. Çok heyecanlı. Bunlar çok kararlı diyor. Kafalarında ne var bilmiyorum... Şener abi çok sinirli diyor, vatan millet yemin diyor.. 10 Martta Hürriyet'in manşeti, İstanbuldaki fişleme, 3 Martın intikamı, rövanşı olarak algılanıyor..” ,

“SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

“14 Mart 2004” başlığı altında, “Mehmet İLHAN’la uzun uzun konuştuk... Genel durumu kendi açısından iyi görüyor. Kesin olacak diyor. Bu karar verildi, şu aşamada bunu engelleyecek bir şey görünmüyor diyor. Bu durum bir karşı devrim hareketi ise, dünyanın hiçbir ülkesinde karşı devrim bu kadar kolay olmaz. Bunun bedelinin olması gerekir” ,

   “SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

             “17 Mart 2004” başlığı altında, “Levent abiden önce öğrenci Kürşatla görüştük..ahh ah, 28 Şubat yarım bırakıldı. Birini yaralı bırakmak kötüdür... O zaman pek kesim küstürüldü..amma kazanan biz olmalıyız..sizin arkanızda kim var kardeşim... bunu soruyorlar... şu Nurettin’le konuşsan da o iddialarını bir de biz dinlesek..” ,

“SENER.TXT” isimli dosya içerisinde,

“4 Nisan 2004” başlığı altında, “Büyük Anadolu Otelinde Mustafa ÖZBEK'le yemek... Ciddi beklenti içindeler. Askerin bir çıkış yapabileceğini düşünüyorlar. Ne olabilir, bilmiyorlar. Avrasya TV'nin kabloya girmemesine yanıyorlar. Denktaşın daha sert konuşmasını bekliyorlar. iş referanduma kalırsa evet çıkacağını düşünüyorlar..  Memetle de konuştuk... Merak etmeyin biz inanıyoruz, planlıyoruz hayır çıkar diye düşünüyoruz. Zaten arkadaşlar gittiler. Çalışmaya başladılar. İlk gelen bilgiler de zaten bu yönde.” ,

*“MASAL.TXT” isimli dosya içerisinde,

“19 Nisan 2004” başlığı altında, “19 Nisan Pazartesi sabahı ilk iş Yargıtay Başkanı Eraslan ÖZKAYA'ya gitti. Eraslan bey her zamanki gibi bizi sıcak karşıladı.. Hükumeti konuştuk, uygulamalardan yakındı, yargıyı ele geçirme girişimlerini anlattı. Anayasa Mahkemesinin yasasını değiştiriyorlar. Yargıtay'a seçenek olmasını sağlayacaklar, bireysel başvuru hakkı olacak... Böylece kendi elleriyle oluşturdukları bir yapı kurulacak. Bir de üyelerinin 4'ünü meclisin seçmesini istiyorlar... Askerlerin de ne yapacağını bilmekte zorlanır halde olduklarını, içlerinde derin değerlendirmeler içinde bulunduklarını söyledi. Burada İlhan abi araya girip, Balbay genç subayları yazdı başımıza iş açtı' gibilerden bir şeyler söyledi. Sonra onu doğrular, beni öne çıkarır şeyler söyledi..” ,

*“MASAL.TXT” isimli dosya içerisinde,

“20 Nisan 2004” başlığı altında, “Aynı gün akşam üstü Şenere gitti……..  Şener:Biz artık yaralı bir kuşuz. Bir şey denedik, olmadı. Belki hayal gördük. Toplum bizim düşündüğümüz noktada değil. Yine de yapılabilir, ona bakmak gerekir. İnsan çok üzülüyor, bunca çaba harcadık bir şey yapamadık. Yine de ateşi söndürmemek gerek. Acaba cumhurbaşkanı biraz daha aktif olamaz mı. Bunların kafalarının ardındaki niyet hiç değişmedi. Bunu görüyoruz. ADD çok pasif, eylem kuruluşu değil. Her şey iteklemeyle gidiyor. Görev süremiz içinde bir şeyler yapalım dedik, olmadı” ,

“MASAL.TXT” isimli dosya içerisinde,

“29 Nisan 2004” başlığı altında, “Akşam Perşembe Grubu toplandı. Erdal bey, Türkiye’de artık demokratik yollardan yapılabilcek çok az şeyin olduğunu söyledi. Adamların dini alıp kullandığı geriye bir şey kalmadığını söyledi. Hurşit bey için çok övücü şeyler söyledi. Takıldım: hayatta en hakiki mürşit Hurşittir... Bir numara için molla diyoruz dedi..” ,

*“GUN4.TXT” isimli dosya içerisinde,

“8 Eylül 2004” başlığı altında, “Memet Abi geldi... Benim Leventle görüşürken, karşıdan resimlerimi çekmişler. Önlerine koymuşlar... Özensiz davranmalar. İstifa etmeyecekmiş bütün gözler Yaşarda... Konuşma çok iyiydi ama, ekime kadar bakmak gerek. Bakalım ne yapacak , 

Şener Abinin durumu ilginç. Önüne bilgisayar disketlerini döküp koymuşlar. AY IŞIĞI GİRİŞİMİ... İndirmek ve yeni yapı oluşturmak... Sonra Yaşarın gelmeyeceği olasılığına karşı onu öne çıkarmaya başlamışlar. O da hemen yeni duruma göre hazırlık yapmış. Beklemiş. Hemen kurumdaki her türlü çalışmayı kaldırtmış,kırptırmış, 

Örnek Abinin durumu da biraz karışık. Kendisinden üç defa mal bildirimi istenmiş. Birincisini beğenmemiş tepedeki, ikincisini göndermiş sonra bir defa daha göndermiş. Durum trilyon. O da bu nedenle bir ölçüde geri çekilmek durumunda olabilir..”,

*“GUNOC05.TXT” isimli dosya içerisinde,

“4 Ocak 2005” başlığı altında, “Aslan GÜNER ve İlker BAŞBUĞ'la görüşme...18.40'ta bitti.. Başlangıçta Cumhuriyete övgü. İS'e övgü.  

- Siz duayensiniz. Siz Cumhuriyeti sırtladınız. Herkes bunu söylüyor. İS, gazeteyi ne yapar eder düzlüğe çıkarır diyorlar. Cumhuriyete ilişkin söylediklerim bizim camiamızda genel kabul gören şeylerdir . 

- Geçmişte diyalogsuzluktan doğan bazı hatalar oldu. Sizin yaptığınız kimi haberler bizi olumsuz etkiledi. Kötü niyetle yapmadığınıza eminiz. Haber yaparken biliyoruz ki, belgesi de var. (İS yüzüme baktı, öyle mi dedi, ben gülümsedim) bunları yapmamamızı istiyoruz, rica ediyoruz. Bize zarar veriyor. İçimizdeki güveni sarsıyor. tabii asıl olan bizden sızma olmaması.  

İS: Biz şöyle düşünüyoruz diyelim bir general konuştu. Başka bir ilde (Hurşit TOLON'u kastederek) konuştu. O sizin görüşünüz anlamına gelmiyor mu? Biz sizin sözcünüz, sizin adınıza o konuştu, diye düşünüyoruz. Öyle değil mi ? 

İB: (duraksayarak) tam öyle diyemeyiz... Ama sizin böyle bir demeci haber yapmak en doğal hakkınız. Biz ona bir şey demiyoruz. Biz içimizden sızan belgelerle haber yapmasına... lütfen öyle bir belge geldiğinde yırtıp atın..

(İS, geniş bir ülke tahlili yaptı: şu anda radikal islam tehlike değil. Onlar eski komünistler gibi... İktidara da gelemezler. Ama tehlike ılımlı islam. Onlar usul usul devleti ele geçirmenin hesabını yapıyorlar. Şimdi iktidarlar... Devlet olmak istiyorlar. O gün laikliğin bir anlamı kalır mı...

       Biz siyasetin dışındayız... Ancak iki konuda tarafız, ülke bütünlüğü ve laiklik. Bunlarla ilgili sorun olursa biz tarafsız kalamayız... (bunu elleriyle işaret ederek, basa basa söyledi... Sonrasında yeri geldikçe, İS sık sık ılımlı İslam sorununu açtığı için yine ısrarla söyledi.)..” 

Mustafa BALBAY’dan ele geçirilen dijital veriler içersinde “GUNOY.TXT” isimli metin belgesi incelendiğinde dosya içerisinde; “Düşsel bir öykü..” başlığı altında, 

“Mehmet sakin, başı yarı öne eğik, yakasında Atatürk rozetiyle gelir. Rozetin alt kısmı uniformasal çizgilidir. Beyaza çalan gri saçları Ediz HUN gibi taranmıştır. Kısık sesle fısıldar gibi konuşur kaygılıdır..bizi en büyük başkanımız der, bizim gibi düşünmüyor. Durum ciddidir.  

-Sadece o mu  

Evet sadece o diyebiliriz. Bir de üçüncü arkadaş var. Sessiz kalır o kadar. Ötekiler sağlam. Deniz gidiyor. Onun için bir şey demeyebilir. Ama bize karada havada olumsuzluk yok  

-Nedir durum  

Biz öyle sanıyoruz ki, onu etkilediler. Avrupada çok kaldı oradan etkilendi. Bir de buradaki muhafazakarlardan etkilendi. Biz önüne durumu koyduğumuzda hafif gülümsüyor. 97-98'lerde de önüne bir şey koyduğmuzda içimizdeki bu durumlarla değil de etrafımızda öyle alanlarla ilgilenin. İçimizdekiler de bunu anlarlar, azalırlar, diye düşünüyordu.  

-Değişmezse ne yapacaksınız  

Değişme olasılığı yüzde 50'nin altında. Öyle düşünüyoruz. Ama değişik gayretlerle olabilir diyoruz. Mesela o yazsa diyoruz. Durumu anlatsa diyoruz. Sallanır burası. Bunun devamında siz öteki arkadaşlarınıza da söyleyebilirsiniz. Bizim takvimlememiz marta kadar. Martta bunların gerçek yüzleri de ortaya çıkacak. O zamana kadar değişmezse biz değiştireceğiz. Ya değişecek ya gidecek. Biz başkanla ters düşersek kötü olur. Mesela emekli olur. Bu da hoş olmaz ama, böyle devam edemez.  

-Yalnız mı  

Evet evet. Örneğin bir haber vardı, o haber. Yalanlanır denen haber. Kim verdi bunu bulun demiş. Telefon etmelerini istemişler, o telefon edilmedi. Yani öyle... Sonra bazı bilgiler geçiyor. Onun bilgisi dışında... Bizi en çok rahatsız eden Kasımın ziyareti.  KASIM yanında emekliyle gelmiş. Olacak şey değil. dayatıyor... Bunun olmaması lazımdı. Bizi dinlemeden yaptı. Kutlamayı da bizim yanı kurumsal bilginin dışında yaptı. Durumu bildiği için yaptı. Biz bunun yerine birincinin olması için çaba harcamıştık, o dönem böyleydi. olmadı. AHNEC olmaz dedi, geleneklere uygun değil dedi. Zaten başkan da benim için dua edin, zor durumdayım gibi şeyler söylemiş  

-Ayrılanlar ne düşünüyor  

Bir tek ÇEBİR var. Onun dışında olumsuzluk yok. O da Amerikaya gitti. Sonra 13-14 Avrupa ülkesine gitti. Hepsine KASIM iyidir dedi. Destekleyin dedi. Ama ötekiler çok iyi hatta başkana mektup yazdılar. Böyle davranma dediler. Özü genli bir başkan da aynı şekilde yazdı. Ötekiler de yazdı. Ama dinlemiyor  

-ÇEBİR neden böyle bir davranış içinde olmuş olabilir  

Bu konuda siz ne düşürünsünüz. Biz tam çözemedik. Herhalde ona öyle dediler  

-Burada Doğanlara ne dersiniz  

Onlar olumsuz. Bu açık. Hatta doğrudan 100 milyon dolar aldıkları yönünde sağlam bilgi var. olur ya misyon ya neden bilemem.  Görevliler mi diye düşünüyor insan. Örneğin mayısta manşet attılar ki, psikoloji.  

-Peki marta kadar başkanın olumsuzluğu devam ederse ne yapacaksınız 

O zaman Ege denizinden başlayıp konuşacaklar. Tek tek. Hani organize bir durum yokmuş gibi. Tek tek... Onun sonucunda artık ne olur? Karışır... Öyle olsun istemiyoruz burada ona gittik. Nasıl tercih edildi. Zor oldu. Herkes kendi içinde düşündü. Tüm JİLETLER. Aynı düşündüler. Tek isim oldu. Başka yok. Tek isim.  

-Yanki ne yapar  

Onlar çok kararlı. Bunu biliyoruz. Kesin Iraklayacak. Ama bir ay, ama iki ay, ama üç ay, ama bir yıl. Mutlaka ve buraya yerleşecek. Zaten bir misyonerlik faaliyeti olan yerlere baktık, hepsi enerji alanları içinde. Haritaya bakınca bu ortaya çıkıyor. Adamlar limanları istiyorlar. İskender, Trabzan... Buraların gücünü, kapasitesini soran yazılar yazıyorlar. Trabzandan Gürcana vaziyet eyleyecekler. Şimdi Armanı Russodan ayırmaya çalışıyorlar. Sonra Şiiyi parçalayacaklar. Bize oradaki Azerler sizin olur ya da Azere bağlarız. Ya da kendileri bağımsız olur, siz tercih edin diyorlar. Bizi 7-8 yıl öncesine kadar bölmek ve Kürdüsü kurmak istiyorlardı. Şimdi bunu gereksiz görüyorlar. Ama Hansın derdi yine bu.

Bizim en büyük kaygımız başkan. Kasım derse ki, başkan bakana bağlansın belki de evet der. O zaman ip kopar. Kopar. bunu kabul edemeyiz. İşte o zaman kopar. Geçen gün Gönülsay geldi. Başkanı ziyarete. 20 kadar GENPA vardı. Hiçbiri yüzüne bakmadı. Kimi sırtını döndü. Kimi sigarasını içmeye devam etti. Kimi içeri girdi. Çok bozuldu. Yanıt da o sırada bilerek toplantıyı uzattı ki, uğurlamayayım, diye... Durum böyle yani 

-Kalbaşkanı nasıl buluyorsunuz  

Bizim gibi hareket eder diye düşüyoruz. O 50'lerin önüsü olabilir diye düşüyüruz. Olmalı diyoruz, olmalı. Tabi bir hareket olmadan hemen şöyle böyle yapmak olmaz.. 

-Gidişi nereye kadar görüyorsunuz  

Bunlara da alttan baskı var. Bir kişi neden takamıyoruz diye e-mail çekti. Hemen yanıt geldi, sizinle röportaj yapalım, yayınlayalım. Baskı yapalım. Alttan baskı var diyelim, dediler. Onların da altı durmayacaktır. Onların yayınlarında başkanla ilgili çok övücü yayınlar var. Bu ilginç..Biz şundan eminiz; 57. nin başının düşmesi özel bir planlamaydı. Başındaki Irak'a saldırıya hayır dediği için mi değiştirmek, bitirmek istediler diye düşünüyoruz. Ama özel olarak parçalandığını düşünüyoruz bir önemli durum daha var. Başkan, listeye atılan almak istemiyor. Hiç çıkmasın diyor. Israr ettik var çünkü. Ülkede olan ne varsa bir miktar da bizde vardır. Toplumda yüzde 1 ise bizde binde birdir. Ama vardır. Sonunda ısrarla 8 tane aldırmayı başardık. Bu malum Güven Kurul Toplantılarının neden erken bittiğini düşünüyorsunuz? Çünkü başkan altındakilerin konuşmasını istemiyor. Bundan sonra da böyle devam eder mi, bilmiyoruz. Ama biz etmemesi için çaba harcayacağız.” Yazdığı görülmüştür.

“13.7.0 Çarşamba” 

           Sabah Taner DÖVENCİ Albay aradı, komutan (Başbuğ) İlhan beyle baş başa görüşmek istiyor, dedi. Şaşırdım. Malum konu olabilirdi. İS'e bilgi verdim. 16.00'da gitti 2 saate yakın görüşmüşler.  

     Milli Güvenlik Siyaset Belgesini o açmamış İlhan abi açınca siz açmasaydınız ben de açmayacaktım demiş devam etmiş

         Balbay anlaşmayı bozdu. Kırıldık. Çok üzüldük. Kimi arkadaşlar biz çekilelim dediler. Tabii kaynağı sormuyoruz. Söylemeyecektir. Bu tür şeyler yapmayacaktı. Yaptı.  

İS, bilmiyorum, siz verdiniz sandım demiş. Onlar da bizim böyle bir yöntemimiz yok demiş.

         Öteki konular  

         Çankaya'ya başı türbanlı olmayan ama, beyni türbanlı biri gelirse ne olacak demiş  

         Ertesi gün İS'le durumu değerlendirdik. Bana şunları söyledi 

     Ürktüm... Değişik bir şey var. Senin haberleri inceleyeceğim. Bunlar kendi içlerinde farklı düşüncelere sahipler. Böyle olur. Geçmişte Faruk GÜRLER, Muhsin BATUR... Gürler birden öbür tarafa geçti.... Bunlar böyle olur. Aman dikkat. 

        Kaynaklarını bana da söyleye.. (gülerek) bakarsın bir şey olur, bana sorarlar bilmeyeyim.  

        Ben kimsenin adını vermemiştim. Yıllar sonra bana bir yemek verdiler. Konuştuk uzun uzun.  

       Yine benzer durum olabilir. Aman dikkatli ol. Şimdi senin yaptık larından benim haberim yok. Onlar da sevinmiştir. Bunların da arasında ikilik var diye  

          Acaba Hilmi Paşacı CB yapıp öyle mi dönüştürmek istiyorlar. Bunu yazıp sormalı”

        “29 Aralık Pazar   

         Akşam İlhan SELÇUK geldi. Baş başa her şeyi konuştuk.  

Askerler: her şey için erken. Eğer içte bir çatlama olursa hangi tarafın önde olacağı belli olmaz. Ben bu işlere hem 9 Mart 12 Mart açısından bakıyorum. Ne olacağını kestiremezsin, birden dönenler olur. Zayıf kalan taraf da tasfiye edilir. Ortada henüz bir şey yokken çıkış yapmak yanlış olabilir. Orduyu yalnızlaştırabilir.  

Gazete: İyiye gidiyor ama atılım yapmamız lazım. İbrahim hala Yazı İşleri Müdürü gibi. Genel Yayın Müdürü gibi değil. Çok açık söylüyorum, eğer başarı kazanamazsak parayı koyan kişiler, hani derler ve yeni yöneticiler getirmek isterler. Gözünüzü seveyim... Bir atılım grubu oluşturun. İçinde İbrahim, Salim, Emre KONGAR, Orhan BURSALI olsun, sen ol... Atılım yapmamız lazım... Satış 43 biraz yükseldi ama, 36'ları görmüştük..  

Ben: Şimdi sen Ankara'nın dışına taştın. Buraya sığmıyorsun. İstanbul'a gelsen de olmaz. Burayı ne yapacağız. Burada ilişkilerin de çok iyi olurdu. Ama İbrahim'le iyi konuşun, açık konuşun, her şeyi konuşun..  

CA: Bu Demirel kitabını yazmakla iyi etmedi ya. Olmaz. Sen yanına danışman olarak git, herşeyi yaz..  

Şükrü Sina belki oturur ha... Henüz oturmadı. Yakup'u ne yapalım? Ben ilişmeyelim deyince, tamam ilişmeyelim.   

        Senin büroda da baya gençler yetişti. Bir daha geldiğimde hep beraber yemek yiyelim”.

        Şeklinde ifadelerin yer aldığı anlaşılmıştır.

      (Söz konusu yazıda yıl belirtilmediğinden dolayı takvim üzerinde yapılan incelemede 29 Aralık’ın 2002 yılında Pazar gününe rast geldiği ve bu nedenle söz konusu görüşmenin “29 Aralık 2002” tarihinde yapıldığı,

     ‘İbrahim’in Cumhuriyet Gazetesi Genel yayın yönetmeni İbrahim YILDIZ, ‘CA’nın ise Cumhuriyet Gazetesi yazarı Cüneyt ARCAYÜREK olduğu değerlendirilmiştir. )

         
Şüpheli Hasan Atilla UĞUR’dan ele geçirilen dokümanlarda, zarfın üzerindeki bilgilere göre Kürşat Eren tarafından Hasan Atilla UĞUR’a gönderildiği anlaşılan bir mektup olduğu, “SEVGİLİ KARDEŞİM”  diye başlayan mektupta “Önceki mektup elinize geçti mi bilmiyorum. Eline geçeceğinden emin olmasam da tekrar yazmak istiyorum. Aslında seninle yüz yüze görüşmek gerekir. Ancak beyaz taşların pirinçten daha çok olması sizlerle açık açık konuşmaktan alıkoyuyor. Dolayısıyla olayların gelişme seyri mektuplaşmaktan başka bir yol bırakmıyor. 


KARDEŞİM, Bu vatan için gerekirse yeniden "Kurtuluş Savaşı" vermek, canlarımızı feda etmek, elbette hepimizin görevi. Fakat olayların gelişmesini örgütleyenlerin ne yazık ki şahsi çıkarlarını ön planda tuttuklarını görmek beni derinden üzüyor.

Üstelik bu gizli ve menfaate dayalı ilişkilerde sizler gibi devlet ve milleti için gözünü budaktan esirgemeyen arkadaşlarımın üstün meziyet ve hissiyatının da kullanıldığı duygusuna kapılmaktan kendimi alamıyorum. Bizler elbette senin iş bitiriciliğini ve becerikliliğini biliyoruz. Sana ulaşan şeyleri en doğru ve sonuca ulaştıracak şekilde değerlendireceğinden de şüphemiz yok. 

Sevgili Kardeşim, Sana gönderdiğim mektupta "tampon kullanmakta çok usta olan" bazı kesimlerden bahsetmiştim. Bu kesimler karşısında dikkatli olmanız ve tedbir almanız konusunda uyarmaya çalışmıştım. Mutlaka düşünmüş ve bazı şeyler yapmışsınızdır. Şu anda görmekte olduğum şeyler beni hepten dehşete
düşürdü. 

Sevgili kardeşim, Mevcut yapılanma fark edilir ve dağıtılırsa, mücadelenin kesintiye uğramadan devam edebilmesi için yapılması gereken "idhar" konusunu kimler biliyor? Bu idharın, aslında Ağustos sonrası göreve gelecek olan Org. BÜYÜKANIT ve Jandarmanın başına geçmesi beklenen Türkerinin ekiplerinden oluşturulmuş olabileceği düşünülüyor mu? “Tampon kullanmakta usta olanlar" bunları becerebilecek deneyime ve güce sahiptir. "Aklı kendisine susup oturmayı emreden” ÖZKÖK ve ABD, AB ve Alon Liel vasıtasıyla İsrail'den aldığı direktiflerle yürüyen bir hükümete karşı yürüttüğünüz faaliyetlerin bu insanlar eliyle deşifre edileceği aklınıza gelmemiş olabilir. Mertliğiniz bu tür hainlikleri düşünmekten alıkoymuş olabilir. Ben bu gün görüyorum ki, ABD'ye uşaklık eden Org. BÜYÜKANIT ve sizin gündüzünüzü gecenize katarak belli bir seviyeye getirdiğiniz ekip ve çalışmalarınızın başına geçerek, riski size yıkıp, kaymağını yemek isteyen Org. TÜRKERİ inceden inceye harekete geçmiş görünüyor. İçinizdeki uzantıları vasıtasıyla her şeyden haberdar oluyorlar. Aralık ayından başlatılacak, Org. ÖZKÖK sonrası için hazırlık planları için Ağustosu beklemekten başka yapacakları bir şey kalmadığını söylüyorlar.

Sevgili Kardeşim, ABD'ye satılmış bu insanların mertliği olmadığı için vicdanları ve insafları da olmaz. Sizlerin 3 Mart programı, Yerel Seçimlere Yönelik çalışmalarınız ve Kıbrıs referandumu konusunda her türlü riski göze alarak yaptığınız çalışmaları "kusura bakmayın ama 'aptalca'" buluyorlar. Stratejik planın kişisel çıkarlar için aceleye getirildiğini ve zaman ayarlamasının bodoslama yapıldığını, bundan dolayı da yere serildiğinizi düşünüyorlar, "öngörüsü olmayanın geleceğe hükmetme hakkı yoktur" diyorlar. 

Sevgili Kardeşim Bunlara göre asıl çıkış AB'nin tarih vermemesi üzerine Aralık ayında yapılması gerekiyor. Aralık öncesinde düşük yoğunluklu fırtınalar çıkartıp, sonucunda doğan küçük başarılarla avunmanın beceriksizlikten başka bir şey olmadığını ve bu beceriksizlerin istirahata yollanmasıyla aynı zamanda ABD ve AB nezdinde demokrat ve çağdaş dünya ile entegre olabilecek bir vizyona sahip olduklarını gösterecekler. Sizin hazır hale getirdiğiniz "sağduyu"nun sesinden yararlanarak, sizin emekleriniz üzerinden amaçlarına ulaşacaklardır.

Sevgili Kardeşim, senin orada bir sene daha kalıyor olman bence önemli. Sen ne yapacağını bilirsin. KÜRŞAT EREN” yazdığı görülmüştür.

OPERASYONDA ELDE EDİLEN DOKÜMAN

Şüpheli A. Hurşit TOLON’ un Ankara ili Çankaya ilçesi Yukarı Bahçelievler Mahallesi Kazakistan caddesi no:163/34 sayılı yerde ele geçirilen “ELBA” marka “Alı0043” seri numaralı CD içerisindeki ele geçirilen “Operasyon” isimli word dosyasında, Türk silahlı Kuvvetlerinde Büyük Operasyon başlığı altında; Yüksek Askeri şuranın ağustos ayındaki toplantısından önce, aralarında Kara Kuvvetleri Komutanı Aytaç YALMAN, Deniz Kuvvetleri Komutanı Özden ÖRNEK, Hava Kuvvetleri Komutanı İbrahim FIRTINA, Org. Hurşit TOLON, Org. Fevzi TÜRKERİ, Org. Oktar ATAMAN, emekli Org. Çetin DOĞAN ve bazı generallerin Ankara da bir toplantı yaptığı, bu toplantıda önce Genelkurmay Başkanı Org. Hilmi ÖZKÖK’ü istifa ettirmek, daha sonra da AKP iktidarını düşürmek amacıyla bir strateji belirledikleri ve bu stratejilerini uygulamaya koyduklarının tespit edildiği,


Plan gereği öncelikle Genelkurmay başkanı Org. Hilmi ÖZKÖK’ün istifa ettirilip yerine Org Aytaç YALMAN’ın getirileceği, Hilmi ÖZKÖK istifa ettirilemez ise söz konusu stratejinin uygulanmasının mümkün olmayacağı, bu nedenle Hilmi ÖZKÖK’ün istifa ettirilmesi için tüm çabaların gösterilmesi gerektiği, 


Altı aylık bir sürede amacına ulaşması düşünülen planın ana hatları ile, 


01-AKP hükümetinin irticai faaliyetlerinin gerekçe gösterilerek halkın sivil toplum örgütleri ile harekete geçirilmesi gerektiği, sivil toplum kuruluşlarının harekete geçirilmesi amacıyla da,


a-Laiklik konusunda hassasiyeti bilinen tüm sivil toplum kuruluşları ile irtibat kurularak harekete geçmelerinin sağlanması gerektiği, bu sivil toplum örgütleri ile irtibatı düşük rütbedeki subayların sağlaması gerektiği,


b-Sivil toplum örgütlerinin AKP iktidarının uygulamalarını protesto etmelerinin sağlanması gerektiği, böylece Başbakanın ve irticai basının sertleşeceği, ortaya çıkacak bu ortamın bilinen amaçlar doğrultusunda kullanılmasının mümkün olabileceği, yapılacak gösterilerin AKP il yada ilçe binaları önünde gerçekleştirilmesi gerektiği,


c-Yapılacak tüm faaliyetlerde AKP iktidarının şeriat esaslarına dayanan bir devlet kurmak istediğinin vurgulanacağı,


d-Kamu kuruluşları içerisinde TSK ile dirsek temasında olan yöneticilerin, AKP iktidarının uygulamaları (Kadrolaşma) aleyhine konuşmalarının sağlanması gerektiği, 


e-Kamu kuruluşlarında AKP yanlıları tarafından gerçekleştirilen irtica ve yolsuzluk uygulamalarının takip edilmesi gerektiği,


f-Genelkurmay karargahına askeri personel ve vatandaş imzalarıyla tüm illerden çok sayıda mektup gönderilerek, TSK nın AKP iktidarı karşısında hareket alanı kazanmasının sağlanması gerektiği,


 2-İrticai faaliyetler konusunda basının harekete geçirilmesi için, çeşitli kaynaklardan karargaha intikal eden bilgilerin basına aktarılması ve böylece kamuoyu oluşturulmasının zorunluluğu, 


3-Bu faaliyetlerin gizlilik içerisinde yürütülmesi gerektiği ve bu nedenle mümkün olduğu kadar kurye kullanılması zarureti belirtilmiştir.


Söz konusu toplantıda özellikle Hilmi ÖZKÖK’ün istifa ettirilmesinin esas amaç olarak belirlendiği, Hilmi ÖZKÖK istifa ettirildikten sonra Aytaç YALMAN’ın Genelkurmay başkanı olacağı, Kara Kuvvetleri Komutanlığına ise Org Yaşar BÜYÜKANIT yerine, Jandarma Genel Komutanı Mehmet Şener ERUYGUR’un getirilmesi için yoğun çaba harcanacağı, fakat  “MAKAM” eleştirilerine meydan vermemek için de Aytaç YALMAN’ın Ağustos ayında görevi bırakması gerektiğinin kararlaştırıldığı anlaşılmıştır.

DEĞERLENDİRME:


Mehmet Şener ERUYGUR ve Ahmet Hurşit TOLON’dan darbe planları ve darbe teşebbüsü ile ilgili delil mahiyetinde dokümanlar ele geçirilmiştir. Tüm  belgeler incelendiğinde, şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR ve Hurşit TOLON’un görev yaptıkları dönemde, mevcut hükumeti silah zoru ile devirip devlet idaresini ele geçirmek için planlar yaptıkları ve bu planlarını uygulamaya koydukları, fakat Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ün demokratik tutum ve davranışlarından dolayı  kendileri için çok ciddi bir engel olduğunu düşündükleri ve öncelikli plan olarak Genelkurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’ü istifa ettirmeyi daha sonra, Aytaç YALMAN’ın geçici olarak Genelkurmay Başkanlığına getirmeyi kısa bir süre sonra Aytaç YALMAN’ın da görevi bırakmasının sağlanarak,  ERGNEKON terör örgütü yöneticisi şüpheli  Ahmet Hurşit TOLON’un  KKK na , Mehmet Şener ERUYGUR’un ise Genelkurmay Başkanlığına getirmeyi  planlandıkları,bu amaçla  Hilmi ÖZKÖK’ün istifa ettirilmesi için ciddi çalışmalar başlattıkları tespit edilmiştir.

     Özellikle, Şener Eruygur‘un, komutanlığını yaptığı  Jandarma Genel Komutanlığı bünyesinde,darbe çalışmaları için ekip oluşturulduğu,teknik dinlemelerin başına Albay  Hasan Atilla Uğur ile İstihbarat Daire Başkanlığına Levent Ersöz’ün getirildiği, darbe öncesi bilgi toplama işlemlerini ve özellikle Bakan ,milletvekilleri ve üst düzey bürokrat ve yargı organı mensupları ile bazı kamu görevlileri ile ilgili kişisel bilgilerin bu örgüt üyeleri vasıtasıyla toplandığı belirlenmiştir.

              Şüpheliler Şener Eruygur ve Hurşit Tolon’un ,yöneticisi oldukları Ergenekon terör örgütünün amaç ve stratejisi doğrultusunda gerçekleştirmeyi planladıkları darbeyi, TSK bünyesinde emir ve komuta zinciri altında yapabilmek için, öncelikle dönemin  HKK İbrahim Fırtına, KKK Aytaç Yalman ve DKK Özden Örnek ile temasa geçtikleri,bu kişilerin hükumete muhtıra verilmesi ve darbe yapılması yönündeki kendilerine yakın düşüncelerini değerlendirerek ve onları iktidarda bulunan AKP ‘nin ülkeyi geriye götürdüğünü,Cumhuriyetin en önemli unsuru olan laikliği ortadan kaldıracak uygulamalara gittiklerini, bu amaçla kadrolaştıkları yönündeki örgütün belirlediği söylemleri kullanarak,onları ülkede darbe yapılmasından başka çare yok yönündeki  düşünceye ikna ettikleri ve kendilerine engel olacağını bildikleri Genelkurmay Başkanı Hilmi Özkök’ü istifaya zorlamaya çalıştıkları ve bu amaçla bir araya gelerek stratejiler geliştirdikleri,hatta kendilerinin belirledikleri yöntemleri uygulamaya karşı çıkması halinde Kuvvet  Komutanları olarak istifa edeceklerini ve ülkeyi kaosa sürükleyeceklerini belirterek Hilmi Özkök’e istifa etmesi yönünde baskı yaptıkları belirlenmiştir.

      Şüphelilerden ele geçirilen dijital verilerdeki bilgilerden ,şüpheli Şener Eruygur’un Jandarma Genel Komutanlığı bünyesinde “cumhuriyet çalışma gurubu” ismiyle darbe hazırlıklarını planlayan ve organize eden muvazzaf askerlerden oluşan bir gurup kurduğu,Ergenekon terör örgütünün tespit ettiği hedefler doğrultusunda hareket eden bu gurubun ,darbe öncesi  ve darbe sonrası yapılacaklar için   “SARIKIZ”, “AYIŞIĞI”, “YAKAMOZ ve “ELDİVEN” kod isimli  (4) ayrı darbe planı hazırladıkları anlaşılmıştır.

           Söz konusu darbe planları incelendiğinde, “SARIKIZ” kod adlı darbe planının, darbe öncesi ülkede darbe zemini oluşturmak için yapılması gereken faaliyetleri  “AYIŞIĞI” ve YAKAMOZ” kod isimli darbe planlarının  darbenin bizzat aktif olarak nasıl ve ne şekilde yapılması gerektiği yönünde çalışmaları, “ELDİVEN” kod isimli darbe planının ise  darbe sonrası yapılacak faaliyetleri kapsadığı tespit edilmiştir.

    Emekli Deniz Kuvvetleri Komutanı Özden ÖRNEK tarafından kaleme alındığı anlaşılan günlük notlarında yer alan Sarıkız kod adlı darbe planı çerçevesinde, basının ele geçirilmesi, Üniversite öğrencilerinin sokağa dökülmesi, Sendikalarla birlikte hareket edilmesi, sokaklara afiş asılması, Dernekler ile temasa geçip Hükumet aleyhine teşvik edilmesi ve tüm bu olayların yurt çapında gerçekleştirilmesinin hedeflendiği görülmüştür. 

         HKK İbrahim Fırtına’nın, CÇG’nin faaliyetleri ile ilgili değerlendirmeler yaptığı ve çalışmaların yönlendirilmesi ile ilgili telkin ve tavsiyelerde bulunduğu ortaya koyan dijital dokümanlar Şener Eruygur’dan ele geçirilmiştir.

       Dönemin Kuvvet Komutanları Aytaç Yalman, Özden Örnek ve İbrahim Fırtına ‘nın, yukarıda açıkça izah edildiği üzere, görev yaptıkları dönemde “askeri müdahaleye zemin hazırlama”yönünde diğer şüpheliler ile birlikte hazırlanan plan ve eylemlere iştirak ettikleri,ancak,2004 yılı Ağustos ayında Mehmet  Şener Eruygur’un emekli olmasına müteakip,bu yönde herhangi bir çalışma ve eylemleri  tespit edilemediğinden,adı geçenlerin bu döneme ilişkin eylemleri ile ilgili soruşturma evrakı tefrik edilmiştir. 

         Şener ERUYGUR’un Genel Başkanlığını yaptığı ADD genel merkezinde ele geçirilen dijital verilerde “AYIŞIĞI ÇÖZÜM” isimli word dosyasında, , “Ayışığı ve Yakamoz olarak adlandırılan darbe palanını uygulayanlar deşifre olur da dağıtılırsa, planın aynen devam ettirilmesi, sekteye uğramaması için oluşturulacak ve gizli tutulacak ikinci bir yapılanma”dan söz edildiği,ayrıca C.Ç.G yapılanması içerisinde yer alan  Şüpheli Hasan Atilla UĞUR’dan ele geçirilen dokümanlarda, askeri müdahalenin gerçekleştirilmesi yönündeki çalışmaların,C.Ç.G’nin deşifre olması halinde TSK bünyesinde ikinci bir ekip oluşturulması gerektiği belirtilerek,bu yöndeki çalışmaların kararlılıkla sürdürüldüğü anlatılmaktadır.

         Ancak,şüpheliler Mehmet Şener Eruygur ve Ahmet Hurşit Tolon,’un görev yaptıkları dönemdeki eylemlerine, TSK’deki görevleri sona erdikten sonrada Ergenekon terör örgütünün amaç ve  stratejisi doğrultusunda devam ettikleri ,

            Bu cümleden olarak;

           Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un;           

           1-Örgütün “sivil toplum kuruluşlarını yönetme ve yönlendirme”stratejisine uygun olarak ADD(Atatürkçü Düşünce Derneği) ‘nin başına geçtiği ve başkanlığını yaptığı dönemde katıldıkları mitinglerde,dernek mensuplarına ‘ordu göreve’ pankartları taşıtarak,askeri müdahaleye zemin oluşturmaya çalıştığı,

           2-Askerlik mesleğinden  emekli olduktan sonraki dönemde de örgüt yöneticisi sanık İlhan Selçuk ‘un koordinasyonundaki gizli toplantılara iştirak ettiği,

            3-Yukarıda tafsilatlı olarak izah edildiği üzere,örgütün stratejisine uygun bir çok dernek  ve platformların yönetimine girerek,bu oluşumları örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirmeye çalıştığı,bu çalışmaları sırasında örgüt yöneticileri ve bir çok örgüt üyesi ile irtibat  içerisinde bulunduğu,

           Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un;

          1-Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’ un planladıkları askeri müdahaleye karşı olduğunu düşündüğü Genelkurmay Başkanı Yaşar BÜYÜKANIT’ın, ailesi, akrabaları,özel hayatı,hatta hastalıklarını kişisel veri olarak kaydetmek suretiyle ,bu kişiyi yıpratma yönünde kullanmayı planladığı,

          2-Sivil toplum kuruluşlarını örgütün stratejisi doğrultusunda yönlendirmek amacıyla,yukarıda detaylı olarak belirtilen dernek,platform ve buna benzer oluşumlar içerisinde aktif olarak yer aldığı,daha önce ifa ettiği görevin toplumdaki olumlu imajını kullanarak bu oluşumları örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirdiği,

          3- Örgüt yöneticisi sanık İlhan Selçuk ‘un koordinasyonundaki gizli toplantılara iştirak ederek,örgütün belirlediği eylem planlarını  uyguladığı,örgütün yöneticisi ve üyesi  konumundaki kişilerle sık ve sürekli irtibatının bulunduğu,

        Sonuç olarak,şüphelilerin TSK’deki görevleri sırasında, askeri müdahaleyi  gerçekleştirmek için yaptıkları  planlarda zorunlu unsur olarak öngördükleri sivil şahısların ve üniversitelerin sokağa dökülerek,kargaşa ve kaos ortamı meydana getirmek yönündeki hedeflerine ulaşmak için,emekli olmalarına müteakip sivil toplum kuruluşları ile irtibata geçerek,bunların önemli bir kısmının yöneticisi konumuna geçtikleri ve bu oluşumları örgütün amaç ve stratejileri doğrultusunda yönlendirdikleri,böylece yasama ve  yürütme organlarının ortadan kaldırılmasına yönelik askeri müdahaleye zemin hazırladıkları anlaşılmıştır.

      YUKARIDA TAFSİLATLI OLARAK ANLATILAN TÜM DELİLER BİR BÜTÜN OLARAK DEĞERLENDİRİLDİĞİNDE;   

 ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ tarafından kurulan ve yönlendirilen Cumhuriyet Çalışma Grubu hazırladığı ve uygulamaya koyduğu darbe planları çerçevesinde;

 1-Hilmi Özkök’ün istifası talebini içeren kendileri tarafından kaleme alınmış mektupları,  muvazzaf askerler tarafından hazırlanmış görüntüsü verilerek Hilmi Özkök’e gönderilmek suretiyle onu baskı altına almaya çalıştıkları, 

       2-Darbe hazırlıklarına destek sağlamak amacıyla emekli generallere mektup gönderdikleri,

        3-Özden Örnek’ten ele geçirilen günlüklerden anlaşıldığı üzere, ulusal yayın yapan gazete ve televizyon sahiplerinin çağrılarak,iktidardaki hükumet aleyhine ve özellikle askerin hükumete bakış açısını sert mesajlarla topluma duyurulması amacıyla yayın yapılması için baskı yapıldığı ve bu yapılan baskılar sonucunda amaçlanan yayınların yapılmasının sağlandığı,

          4-Örgüt yöneticisi İlhan Selçuk’un ve örgüt üyesi Mustafa Balbay’ın talimatları ile  Cumhuriyet gazetesinin örgütün amacı doğrultusunda bu yöndeki haberleri manşetten vermek suretiyle darbe  hazırlıklarına katkıda bulunmaya çalıştıkları,

        5-Ülkede kargaşa meydana gelmesini sağlamak amacıyla öğrencileri gösterilerle sokağa dökmeye çalıştıkları, bu amaçla bazı Rektörlerle görüştükleri, ayrıca Rektörlerden hükumete sert tepki göstermelerini istedikleri,bunun üzerine harekete geçen bazı rektörlerin Hükumet aleyhine sert açıklamalar yaptıkları, özellikle Ergenekon terör örgütü yöneticileri dönemin YÖK Başkanı Kemal Gürüz ile İ.Ü. Rektörü Kemal Alemdaroğlu’nun bu organizasyonları yaptıkları, “Ordu göreve” yazılı pankartların asıldığı mitinglerde görüntü kayıtlarının bulunduğu,

        6-Sendika yöneticileri ile irtibata geçerek, Hükumet aleyhinde sert açıklamalar yapılmasını sağladıkları, bu hususta düzenlenen toplantılara örgüt üyesi Mustafa Özbek’in iştirak ettiği ,

      7-O dönem iktidarda bulunan hükumeti parçalayıp ülkeyi yönetmeyecek hale getirmek ve bunun sonucunda ülkede çıkacak kaosla darbeye zemin oluşmasını sağlamak amacıyla, örgüt üyesi İsmail Yıldız’a milletvekilleri hakkında araştırma yaptırdıkları ve bu yolla iktidar partisinden ayrılabilecek nitelikteki milletvekillerini tespit ettikleri, bu doğrultuda örgüt üyeleri Levent Ersöz, Hasan Atilla Uğur ve İsmail Yıldız’ın mecliste yer almayan bazı siyasi parti liderleri ile görüştükleri ve yapılan bu görüşmeyi kayda aldıkları,

    8-Bu amaçla Bakanlar,milletvekilleri, üst düzey bürokratların siyasi görüşleri ve yaşam tarzları ilgili kişisel verileri hukuka aykırı olarak kaydettikleri ,

   9-Ayrıca,örgütün stratejileri  arasında bulunan “Kıbrıs sorunun çözümsüzlüğe götürmek”amacına matuf olarak açıklamalar yaptıkları ,sivil toplum kuruluşlarını yönlendirmeye çalıştıkları ve böylece ülkenin dış politikasının olumsuz yönde etkileyerek siyasi istikrarsızlığı sağlamaya çalıştıkları, Mehmet Şener ERUYGUR un  Kıbrıs Büyükelçisini makamına çağırarak bundan sonraki süreçte her talimatı kendisinden alacağını, Genelkurmay Başkanı çağırdığında kendisine basit bilgileri vereceğini, önemli husustaki bilgileri bizzat kendisine vermesi gerektiği şeklinde talimat verdiğinin ses ve görüntü kayıtlarından anlaşıldığı,

     10-Örgüt üyesi Sinan Aygün vasıtasıyla, sanayi odalarını organize etmeye çalıştıkları, özellikle Sinan Aygün’ün teredütte olan  Kuvvet Komutanlarını ziyaret ederek, örgütün stratejisi doğrultusunda TSK’yı  göreve davet eden konuşmalar yaptığı ve bu düşüncenin yönlendirebileceği kitlelerin kanaati olduğu intıbaını uyandırmaya çalıştığı,

      11-Darbe planları içerisinde yer alan  Kuvvet Komutanlarının, uyguladıkları plana uygun olarak,yürütme organı üzerinde baskı uygulamak amacıyla Harp Okullarının eğitim dönemi açılış ve diploma törenlerinde sert ve toplumu geren açıklamalar yaptıkları,

      12-Sahte kimlikli şahıslar tarafından yurt dışında hazırlanan “vatansever.info” isimli internet sitesini kurdurarak,C.Ç.G tarafından hazırlanan örgütün amaçları doğrultusundaki haber ve yayınlar yapmak suretiyle , kamuoyunu olumsuz yönde yönlendirmeye çalıştıkları, 

      13-Ergenekon terör örgütü yöneticisi İlhan Selçuk,örgüt üyeleri Mustafa Balbay,Levent Ersöz, Hasan Atilla Uğur’un çoğu kez Şener Eruygur’un makamında gizli toplantılar yaptıkları, burada eylem planını görüştükleri,özellikle İlhan Selçuk’un içinde yer aldığı 9 Mart 1971 de  darbe teşebbüsü ile ilgili tecrübelerini aktararak dikkat edilmesi gereken hususlarda tavsiyelerde bulunduğu, İlhan Selçuk’la Şener Eruygur ve diğer asker kökenli örgüt üyeleri  arasındaki irtibatı ve haberleşmeyi Mustafa Balbay’ın sağladığı,

      14-Bu dönemde ”Ulusal Birlik Hareketi”ni kurdurarak,kendilerine yakın sivil toplum kuruluşlarını tek merkezden yönetmeye çalıştıkları,özellikle ADD ve Çağdaş Eğitim Vakfı’nı Cumhuriyet Çalışma Gurubunun belirlediği strateji doğrultusunda yönlendirdikleri,

      15-C.Ç.G’nun planları arasında yer alan “sendikaların manipüle edilmesi”stratejisine uygun olarak,özellikle örgüt üyesi Mustafa Özbek’in başkanı olduğu sendika ile kendileri ile birlikte hareket edecekleri yönünde tespitler yaptıkları bazı sendikaları amaçlarına uygun olarak yönlendirdikleri ,

Tüm dosya kapsamından anlaşılmıştır.

          Yukarıda tafsilatlı olarak izah edildiği üzere, yapılan planlar, kuvvet komutanlarının bu plana uygun hamleleri, Rektörler, sivil toplum kuruluşları, medya patronları,bazı sendika başkanları ve etkili sanayi odalarının başkanları ile kurulan koordinasyon , darbe çalışması içinde yer alan kişilerin ifa ettikleri kamu hizmetinin, sonucu elde etmeye elverişli nitelikte olması hususları gözönüne alındığında, gerçekleştirmesi  planlanan darbenin tüm hazırlık hareketlerinin tamamlandığını,eylemsel nitelikte çalışmaların başladığını, ancak,dönemin Genelkurmay Başkanı Hilmi Özkök’ün stratejik yaklaşımları ve ellerinde olmayan nedenlerle şüphelilerin neticeyi  gerçekleştiremedikleri,asker kökenli şüphelilerin emekli olmalarına müteakip,özellikle askeri müdahaleye zemin hazırlamak amacıyla eylem ve faaliyetlerine devam ettikleri ,bu kapsamda,özellikle örgütün ülkede kaos ve istikrarsızlık ortamı oluşturma amacına matuf olarak,sivil toplum kuruluşlarını yönlendirmek için daha önce irtibatta oldukları,dernek ve platformların yönetimlerinde yer aldıkları ve burada örgütün belirlediği amaçlara uygun gösteri ve eylemleri organize  ettikleri,neticeden asker kökenli örgüt mensuplarının ,askeri müdahaleye zemin hazırlamak amacıyla görevleri sırasında yaptıkları planları,yakalandıkları  tarihe kadar uygulama koydukları  ve böylece eylemlerinin temadi ettiği sonucuna varılmıştır.

        HUKUKİ DEĞERLENDİRME:
      Soruşturmada gelinen bu aşamada,Ergenekon terör örgütü ile irtibatı tespit edilemeyen  2003-2004 yılı HK Kuvvetleri komutanı İbrahim FIRTINA, Deniz Kuvvetleri Özden ÖRNEK ve KKK Aytaç YALMAN’ın,görev yaptıkları dönemde Ergenekon terör örgütü yöneticileri ile  birlikte iştirak ettikleri eylemler ile  ilgili evrak tefrik edilmiştir. 

5237 sayılı TCK’ da “Yasama organına karşı suç” başlığı altında düzenlenen 311. maddesinde TBMM’ yi ortadan kaldırmaya veya  TBMM’ nin görevlerini kısmen veya tamamen yapmasını engellemeye teşebbüs edenler ağırlaştırılmış müebbet hapis cezası ile cezalandırılırlar.” ,

         5237 sayılı TCK’ nda “Hükümete Karşı Suç” başlığı altında düzenlenen 312. maddesinde “Cebir ve şiddet kullanarak Türkiye Cumhuriyeti Hükumetini ortadan kaldırmaya veya görevlerini yapmasını kısmen veya tamamen engellemeye teşebbüs eden kimseye ağırlaştırılmış müebbet hapis cezası verilir.” hükümleri yer almaktadır.

      Yasada belirtilen suçların maddi unsuru cebir, şiddet ve suçu  işlemeye teşebbüs (kalkışma) olduğu anlaşılmaktadır. Suç bu haliyle bir tehlike suçudur. Bu bakımdan, kastedilen neticeyi meydana getirme tehlikesi bulunan fiiller teşebbüs niteliğini taşır. Kısacası, suçun işlenmesine yönelik icra hareketlerine başlanması “teşebbüs” için yeterlidir.Teşebbüs ile suç tamamlanmış sayılmaktadır. Aksi düşüncenin kabulü halinde,bu tür eylemlere kalkışan kimselerin sonucu elde etmesi halinde,hukuk sitemini de değiştirebilecek güce sahip bulunabileceklerinden,yargılanmaları ve cezalandırılmaları mümkün olmayacaktır. 

      Ayrıca,Yasada öngörülen  “cebir” maddi ve manevi anlamda kullanılmıştır. Cebir, failin amacına ulaşmak için kullanabileceği tüm meşru olmayan yöntemleri ifade etmektedir. Yani, cebir, keyfi, meşru olmayan hileli hareketlerde olabilir. Kaldı ki, cebir suçun unsuru değil niteliğidir. 

      Suçun manevi unsuru ise, suçun bilerek ve isteyerek işlenmesidir.

     Tüm bu açıklamalar ışığında; 

     Ergenekon Terör Örgütü üyesi şüphelilerin TSK’ da görev yaptıkları dönemde, TSK’ninaskeri müdahaleye zemin oluşturmak için çalışma ve planlar yaptıkları, bunu yukarıda da açıkça belirtildiği şekilde eyleme döktükleri, bu eylem ve faaliyetlerinin yine örgütün amacına uygun olarak emekli olduktan sonra sivil hayatta da devam ettirdikleri, kısacası faaliyetlerini, yakalandıkları tarihe kadar sürdürdükleri, bu nedenle planların yapılıp uygulama konulduğu dönem olan 2003-2004 yıllarında yürürlükte bulunan765 sayılı Yasanın 147. maddesinin somut olaya uygulanmasının mümkün olmadığı, temadi eden eylemlerinin TCK’ nun 311,312 maddeleri kapsamında bulunduğu anlaşılmıştır.

    Yukarıda tafsilatlı olarak anlatıldığı üzere ,şüphelilerin, asker veya emekli olduğu dönemlerde TSK’nin müdahalesi için yaptıkları  planlar ,uyguladıkları stratejiler ve planların eyleme dönüştürülmesi ile TCK.311ve 312 maddelerinde belirtilen suçların  tamamlanmış olduğu sonucuna varılmıştır.

GÖREV VE YETKİ

Cumhuriyet Başsavcılığımızın görevi alanına ilişkin değerlendirme:

Cumhuriyet Başsavcılığımızın görevleri 5271 sayılı CMK 250  maddenin 1.fıkrasında sayılmış aynı maddenin 3. fıkrasında ise savaş ve sıkıyönetim dahil askeri mahkemelerin görevlerine ilişkin hükümler saklı tutulmuştur.

CMK’nın  251.maddenin 1. fıkrasında, “ 250 nci madde kapsamına giren suçlarda soruşturma, Hâkimler ve Savcılar Yüksek Kurulunca bu suçların soruşturma ve kovuşturmasında görevlendirilen Cumhuriyet savcılarınca bizzat yapılır. Bu suçlar görev sırasında veya görevden dolayı işlenmiş olsa bile Cumhuriyet savcılarınca doğrudan soruşturma yapılır.”hükmü yer almaktadır.

Ayrıca,3713 sayılı Terör Mücadele Kanununun 9. maddesinde, bu kanun kapsamında işlenen suçlar ile ilgili davalara CMK 250 maddesinde öngörülen  mahkemelerde bakılacağı belirtilmiştir. Burada ele alınması gereken en mühim nokta askeri mahkemelerin görev sınırlarının ne olduğudur.   

Askeri  suç kavramı ve askeri mahkemelerin görev alanına ilişkin değerlendirmeler:

Askeri suç kavramı:

Askeri suç ve askeri suç benzerlerine ilişkin teorik değerlendirmeler aşağıda ayrıntılı bir şekilde sunulmuş olup, özellikle askeri suç benzeri olabilecek haller belirtilmiştir.

Asker kişiler tarafından işlenen bütün suçlar hakkında Askeri Ceza Kanunu uygulanmamaktadır. Asker kişilerin diğer kanunlar gereğince cezalandırılması mümkün olan suçlar da bulunmaktadır.

Askeri suçun tarifi konusunda, mevzuatımızda açık bir düzenleme mevcut değildir. ASCK’nun 1. maddesi, "Bu kanunun ölüm, ağır hapis ve hapis cezaları ile cezalandırdığı suçlar askeri cürümler; bu kanunun kısa hapis cezasıyla cezalandırdığı suçlar askeri kabahatlerdir" şeklinde bir tanımlama yapmıştır.

 Askeri Ceza Kanunu'nda yer alan öyle suçlar vardır ki, bunların cezaları bu kanunda gösterilmiş olmayıp, Askeri Ceza Kanunu bu hususta diğer kanunlara atıfta bulunmakla yetinmiştir.

Örneğin, Vatan aleyhine cürümler başlığını taşıyan As. C. K.'nın 54. maddesinde şöyle denmektedir: "Vatan aleyhinde bir cürüm yapan askeri şahıslar hakkında TCK'nın 125.'den 145. maddeye kadar olan maddeleri hükümleri tatbik olunur." Görüleceği üzere, Askeri Ceza Kanunu sadece Türk Ceza Kanunu'na atıfta bulunmakla yetinmiş, bu suçların cezasını göstermemiştir. Halbuki As. C. K.'nın 1. maddesi, "Bu kanunun ölüm, ağır hapis ve hapis cezaları ile cezalandırdığı suçlar askeri cürümlerdir" demek suretiyle, başka kanun tarafından belki aynı cezalarla cezalandırılan, diğer bir ifadeyle cezaları Askeri Ceza Kanunu tarafından gösterilmeyen suçların askeri suç olmadıklarını ifade etmektedir. 

Öncelikle,unsurları ve cezaları Askeri Ceza Kanunu ve Disiplin Mahkemeleri Kanunu'nda gösterilen suçlarla, unsur ve cezaları itibariyle Askeri Ceza Kanununun Türk Ceza Kanununa atıfta bulunduğu suçlar askeri suçtur..

Türkiye Büyük Millet Meclisi'nin 243 sayılı tefsir kararına göre ise askeri suç, Askeri Ceza Kanunu'nda yazılı olan suçlarla, bu kanunun atıf suretiyle cezalandırdığı suçlardır.Anayasa Mahkemesi de bir kararında, askeri suç kavramını, bu tanım çerçevesinde kabul etmiştir.

Yasalarımızda açık bir tanımı bulunmayan askeri suç kavramı, uygulamada Askeri Yargıtay tarafından da tanımlanmıştır.

 Yüksek Mahkemeye göre askeri suç:

a.Unsurlarının ve cezalarının tamamı Askeri Ceza Kanununda yazılı olan, bir diğer ifade ile Askeri Ceza Kanunu dışında hiçbir ceza kanunu ile cezalandırılmayan suçlar,

b.Unsurları, kısmen Askeri Ceza Kanunu'nda, kısmen diğer ceza kanunlarında gösterilen suçlar,

c.
Türk Ceza Kanunu'na atıf suretiyle, askeri suç haline getirilen suçlar olmak üzere üç grupta mütalaa edilen suçlardır.

Uyuşmazlık Mahkemesi tarafından da, askeri suçun tanımı aynı şekilde yapılmıştır. 

Askeri suçlar genel olarak sırf askeri suçlar ve askeri sayılan suçlar (veya askeri suç benzeri suçlar ) diye ikiye ayrılır.

Sırf askeri suçlar, mahiyetleri itibariyle yalnızca kendilerinde askerlik sıfatı bulunan asker kişiler (erat, subaylar, askeri memurlar gibi...) tarafından işlenebilen suçlardır.

Kısmen veya tamamen başka kanunlarda suç sayılmayan ve ancak askeri şahıslar tarafından işlenebilen askeri suçlar, sırf askeri suçtur. Yani, suç teşkil eden fiil, bütün unsurları ile Askeri Ceza Kanununda gösterilmiş ve cezası da aynı kanunda tayin edilmiş ise sırf askeri suçun varlığından söz edilir.

Bir başka anlatımla, sırf askeri suçlar; bir asker kişi tarafından askeri bir hizmet veya görevin ihlali suretiyle işlenip de, bu sıfata haiz olmayan kimseler tarafından işlenmesi kabil olmayan ve genel ceza kanununda ne kısmen ne de tamamen öngörülmeyen askeri suçlardır.

Askeri suç benzerleri, sırf askeri suç tarifine girmemekle beraber, yine de Askeri Ceza Kanununun uygulanmasını gerekli kılan ve bu itibarla genel suç kategorisine girmeyen suçlardır. Askeri Ceza Kanununda doğrudan doğruya yer alabileceği gibi, Askeri Ceza Kanunu tarafından genel ceza kanununa yapılan açık atıf dolayısıyla bu kanun tarafından iktibas olunan suçlardan da olabilir.

Askeri suç benzerlerinin ayırıcı özelliği, bu suçların asker olmayan kişiler tarafından da işlenebilmeleri, askeri bir hizmet veya görevin ihlalini ifade etmeleri, bütün veya bir kısım unsurları itibari ile genel ceza kanunu tarafından öngörülmüş bulunmalarıdır. 

 İster sırf askeri suç isterse askeri suç benzeri olsun, bütün askeri suçları genel suçlardan ayırt eden  husus,  askeri suçları yaratmakla korunmak istenen menfaattir. Bu itibarla Askeri Ceza Kanununda yer alan ya da atıf dolayısıyla cezalandırılan ve siviller tarafından da işlenebilen bir suçun askeri suç benzeri olabilmesi için, hukuki konusunun askeri bir yararın korunması şeklinde belirlenmesi  şarttır.

 Anayasa Mahkemesi de, bu yönde kararı mevcuttur. (Anayasa Mahkemesinin 14.02.1978 tarih ve E.K.1977/130, 1978/13 sayılı kararı,) 

Asker Kişilerin Askeri Mahalde İşledikleri Suçlar;

353 sayılı As. MKYUK'nun 9. maddesinde düzenlenen ve askeri mahkemelerin görevini tayin eden unsurlardan biri de, "askeri mahal" kavramıdır. Zira, suçun askeri mahalde işlenmesi, görevi tayin eden önemli bir faktördür. Ancak, yukarıda detayı olarak anlatılan darbe planları, bunların uygulamaya konulması aşamasındaki örgüt üyesi sivil sahıslarla olan koordinasyon, yapılan eylem ve faaliyetlerin askeri mahal dışında gerçekleşmesi ve sonuçlarının yine askeri mahal dışında meydana gelecek nitelikte olması hususları gözönüne alındığında, müsnet suçda “askeri mahal” hükmünün uygulanması mümkün görülmemiştir.

Yukarıdaki açıklamalar ışığında, halen muvazzaf asker olanlar ile emekli asker şüphelilerin eylemleri ile ilgili değerlendirme:

Ergenekon terör örgütüne yönelik yürütülen soruşturma kapsamında şüpheli konumunda bulunan asker kişiler  ile emekli asker şahıslara isnat edilen edilen ve   5237 sayılı TCK’nun 312,313,314/1-2 ,3713 sayılı Yasanın 5. maddelerinde düzenlenmiş olup,765 sayılı TCK Yasadaki  karşılığı ise 147,148,168 maddelerdir. Dosya kapsamında şüphelilere atfedilen bu fiiller,1632 sayılı ACK 54 maddesinde düzenlenen “vatan aleyhine bir çürüm işleyen askeri şahıs hakkında TCK 125 ila 145. madde hükümleri tatbik olunur” hükmündeki maddeler arasında sayılmamıştır. Başka bir deyişle, Askeri Ceza Kanununun atıfta bulunduğu suçlar arasında değildir.Dolayısıyla, müsnet suçlara iştirak eden kişilerin muvazzaf veya emekli askeri şahıs  olmaları bu durumu değiştirmeyecektir.Bu bağlamda şüplelilere isnat edilen suçlar, sırf askeri suç ve askeri benzeri suç kategorisi içerisinde de değerlendirilmesi mümkün bulunmadığı gibi bu fiillerin askeri bir mahalde yapılmış olması suçu askeri bir suç haline getirmeye yeterli değildir. Aksi yorumun kabulü CMK 250 maddesinin düzenleniş amacına ters düştüğü gibi tabi hakim ilkesi ile bağdaşmamaktadır. Dosyaya konu olayların hemen hemen büyük çoğunluğunun kamuoyunda infial uyandıran ve sivil dünyada gerçekleşen yürütme organına  yönelik terör eylemi olduğu , bu fiillerin azmettiricisi ve planlayıcı olan kişilerin general ya da muvazzaf asker olmaları, üniforma taşımaları salt askeri mahal gibi muğlak bir kavrama dayanak yapılarak askeri yargının görevli olduğu sonucunu doğurmayacağı, zira eylemlerin meydana geldiği yerin askeri mahal dışı olduğunda tereddüt bulunmamaktadır.. Dolayısıyla muvazzaf asker ya da generaller bu emirleri askeri mahalde verseler dahi suçun işlendiği yer askeri mahal dışıdır.

Yukarıda izah edilen hususlar  muvazzaf askerlerin, görevleri sırasında CMK250  kapsamında gerçekleştirdikleri eylemlere yönelik olup, yargılama yapmaya  yetkili merci adli yargı organlarıdır.

Kaldı ki, Ergenekon terör örgütünün yöneticiliğini yapan şüphelilerin, muvazzaf olduğu dönemdeki eylem ve faaliyetlerini,  emekli olduktan sonrada devam ettirdikleri, bu dönemde suç delilleri ile birlikte  yakalandıkları, bu nedenle eylemlerinin temadi ettiği   gözönüne alındığında yargılama merciinin adli yargı olduğunda kuşku bulunmamaktadır.

KİŞİSEL VERİLERİN HUKUKA AYKIRI OLARAK KAYDEDİLMESİ

Örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda her türlü istihbarat toplama faaliyetleri yürütmesi:

Örgütün Anayasasını teşkil eden “ERGENEKON” dokümanında, İstihbaratın öneminden, gerekliliğinden ve amaçlarından bahsedilmiş ve bu çerçevede “Ergenekon’un, gözlerinin her şeyi görmesi gerektiği, kulaklarının her şeyi duyması gerektiği” belirtilerek istihbaratın önemine vurgu yapılmıştır. Bunların yanı sıra istihbarat konusu birçok örgüt dokümanında değişik başlıklar altında da belirtilmiştir.

 “21 YÜZYILDA CASUSLUK” dokümanı incelendiğinde, İstihbarat toplama faaliyetlerinin önemi ve gerekliliğinden bahsedildiği, ayrıca Türkiye’de devlet mekanizmalarının en yaşamsal ve kilit noktalardaki görevlerin, rejim karşıtlarınca işgal edildiği vurgulanarak yepyeni bir istihbarat mekanizması oluşturulması gerektiği vurgulanmıştır.

ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜ belirlediği bu yöntemle örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda ülkemiz genelinde değişik şahıs, kurum ya da kurumlar hakkında çeşitli istihbari çalışmalar yapmış ve kendileri gibi düşünmeyen birçok kişi, kurum ya da kuruluşları değişik isnatlarla yazılı olarak  kaydedip, bu verileri sakladıkları tespit edilmiştir. 

ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜ’nün en etkin bir şekilde yerine getirdiği ve kullandığı yöntemlerden birisi de istihbarat toplama faaliyetleridir. Soruşturma kapsamında şüphelilerden ele geçirilen doküman ve dijital verilerde, ülkemiz genelinde binlerce vatandaşımız, yüzlerce Milletvekili, Bürokrat, Yargı mensubu, Vali, Kaymakam, Türk Silahlı Kuvvetleri Mensubu, Emniyet Teşkilatı mensubu, Sağlık personeli mensubu, Üniversiteler, öğretim görevlileri ve diğer kamu görevlileri,  gazeteciler ve şirketler hakkında istihbari bilgiler toplayıp Türk Ceza Kanunun 135/2 maddesinde karşılığı bulan “Kişilerin siyasî, felsefî veya dinî görüşlerine, ırkî kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlâkî eğilimlerine, cinsel yaşamlarına, sağlık durumlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak” kaydettikleri, bu kamu görevlilerinin bir çoğunun özel hayatları ile ilgili istihbari bilgiler topladıkları ve bu verileri  sakladıkları tespit edilmiştir. Bunların yanı sıra topladıkları bu bilgileri bazende yıpratma, sindirme yada şantaj amaçlı bazende örgütün basın-yayın organlarında yayınlayarak karalama ve dez-enformasyon amaçlı kullandıkları anlaşılmıştır. 

Diğer taraftan “LOBİ” dokümanında belirtilen “Mevcut istihbarat birikimlerinden ekonomik güç elde edebilmek için yararlanılmalıdır” hususu göz önünde bulundurulduğunda, örgütün topladığı istihbari bilgileri ekonomik güç elde edebilmek amacıyla da kullanılmış olabileceği de değerlendirilmektedir.

Ergenekon Terör Örgütünün istihbarat toplama ve kişisel verileri hukuka aykırı olarak kaydetme faaliyetlerine ne kadar çok önem verdikleri ve ne kadar çok vatandaşımıza yönelik çalışma yaptıklarını ortaya koyabilmek için şüphelilerden ele geçirilen deliller sırası ile aşağıda gösterilecektir.

Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’dan ele geçirilen ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; “ARŞİV” isimli klasörde;
“ATAMALAR.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 808 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerlerin yazılı olduğu,

“Kadrolaşma 21.07.03.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1052 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Kadrolaşma.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1762 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

 “ORG. BÜYÜKANIT” isimli klasörde 5 adet alt klasör ve 3 adet dosya, ayrıca alt klasörler içerisinde de çok sayıda dosyalar ve alt klasörler olduğu, Genelkurmay Eski Başkanı Org. Yaşar BÜYÜKANIT ile ilgili kişisel bilgiler, aile bilgileri, banka hesap bilgileri, bağlantılı olduğu kişiler, gayri menkulleri ile ilgili bilgiler, sağlık durumu ile ilgili bilgiler, ailesi ile ilgili yapılan soruşturma dosyaları ile ilgili bilgileri içeren geniş kapsamlı araştırma dosyaları olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’dan elegeçirilen 5 nolu CD içersinde, Ahmet Hurşit TOLON’dan ele geçirilen  ELBA marka M2-C527-ALI0048  seri numaralı CD içerisinde bulunan fişleme ve istihbarat toplama  bilgilerin tamamı aynen ele geçirilmiştir. Bunların yanı sıra, yine 5 nolu CD içersinde, 

“İRTBLR” isimli klasörde “DIŞİŞLERİ 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dışişleri Bakanlığı’nda çalıştığı ifade edilen 105 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “İRTİBAT VAR, İRTİBATA DEVAM EDİLMELİ, YARDIMCI OLUYOR, KADINA ÇOK DÜŞKÜN, ÖNÜ KESİLEBİLİR, KORUNMALI, DÖNÜŞÜ DEĞERLENDİRİLECEK, HER YÖNÜYLE GÜVENİLİR, YARDIMCI OLUNMALI, ÜZERİNDEN İRTİBATA GEÇİLEBİLECEK KİŞİLER FAYDALI OLABİLİR, BAKANLIKTA ETKİLİ, FAYDASI OLUYOR, TERFİ İÇİN BEKLENTİLERİ VAR, DESTEKLENMEYE DEVAM EDİLMESİ UYGUN OLUR, DESTEKLENDİ, ÖNEMLİ FAYDALARI OLDU, İŞBİRLİĞİNE AÇIK, YARDIMCI OLMUYOR, MESAFELİ, İSTİHBARAT KABİLİYETİ VAR, KADINLARLA İLİŞKİLERİ KONTROLSÜZ, KONTROL EDİLEBİLİR, İRTİBATTA SORUNLU, DESTEK VERMİYOR, ÖNÜ AÇIK DEĞİL, BEKLENTİSİ YOK, KULLANILMAYA MÜSAİT, İHTİYAÇ HALİNDE DEĞERLENDİRİLEBİLİR, GİDİŞATI İYİ, İRTİBAT SAĞLAM, GEREKTİĞİNDE RİSK ALIR, MESAFELİ BULUNDU, DEĞERLENDİRİLMEYECEK, ULUSLAR ARASI BAĞLANTILARI ÇOK ETKİLİ, EMEKLİLİK SONRASI PLANLANMALI, İZLEMEKTE FAYDA VAR, FAYDALI OLMAYA DEVAM EDİYOR, GİRİŞİNDE GEREKEN DESTEK SAĞLANDI, DÖNÜŞÜNDE KORUNMALI, YETİŞTİRİLMELİ, DEĞERLENDİRİLİYOR, BAKILACAK, VERDİKLERİ ALINDI, TUTUK, İKİLİ İLİŞKİLERDE SIKINTILI, İLİŞKİ DEVAM ETTİRİLMELİ, İŞARET ETTİKLERİ DESTEKLENMELİ, KARİYERİ SAĞLAM, İŞBİRLİĞİNE DEVAM, TAYİNİ HALLEDİLDİ, AKSATIYOR, TAVSİYE ÜZERİNE İRTİBATA GEÇİLDİ, İLK İZLENİM OLUMLU, İŞBİRLİĞİNE AÇIK, AMA YÖNLENDİRİLMESİ LAZIM, VERİMSİZ, KADIN DÜŞKÜNLÜĞÜ SORUN OLABİLİR, BÜYÜKELÇİLİĞİ DESTEKLENMELİ, AŞIRI SOL EĞİLİMLERİ SORUN OLABİLİR, ETKİN BİR GÖREVE ATANMASI DESTEKLENMELİ, İÇKİYE DÜŞKÜNLÜK SORUN OLABİLİR, İP İLE İLİŞKİLERİ KULLANILABİLİR, BAĞLANTI TAM, YARARLI BİLGİ VE TAMASLAR SAĞLADI, KÖŞKTE BAŞLAMASI SAĞLANDI, YAKIN TEMASA DEVAM, DESTEKLENMELİ BÜYÜKELÇİ OLMASI TEMİN EDİLMELİ, BİRAZ GERİ PLANDA KALMASI İYİ OLUR, HİZMETLERİNDEN YARARLANMAYA DEVAM EDİLMELİ, AKTİF GÖREV ALMASI SAĞLANMALI, AİLECEK İŞÇİ PARTİLİ, UZUN VADEDE DEĞERLENDİRİLMELİ, TEMASLARIN SIKILAŞTIRILMASI LAZIM”, 

“İRTBLR” isimli klasörde “emekli sandığı ve maliye 2.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Emekli Sandığı Genel Müdürlüğü ve Maliye’de çalıştığı ifade edilen 40 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “ADD, ÇYYD GİBİ DERNEKLERLE OLAN YAKIN İLİŞKİSİ BİLİNİYOR, AKTİF VERİMLİ, YARARLANILABİLİR, İRTİBAT VAR, İŞÇİ PARTİSİ GÖSTERİLERİNE KATILIR, AKTİF, PROBLEM YOK, İŞÇİ PARTİSİNE SEMPATİ VAR, YARARLANILABİLİR, GÖRÜŞÜLÜYOR, BİRAZ ZAYIF, BEKLNTİLERİ VAR, DESTEK OLUNMALI, İRTİCA OPERASYONLARINDA DESTEK OLUR, ALEVİ KÖKENLİ, YARARLANIYORUZ, YARARLANILMALI” ,

“İRTBLR” isimli klasörde “MALİYE 2.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Maliye, Gümrük Müsteşarlığı ve Hazine Müsteşarlığı’nda çalıştığı ifade edilen 7 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “BEKAR KADIN DÜŞKÜNÜ, SÜREKLİ YURT DIŞINA GİDER, KULLANILABİLİR, EŞİ GELENEKSEL KAPALI, CUMAYA GİDER, ASKER, KAYMAKAM, VALİ VE DOKTORLARLA AKTİF HALDE GÖRÜŞÜYOR, VALİ OLAMADIĞI İÇİN HÜKÜMETE ÇOK KIZGIN, HÜKÜMETİN YIKILMASI GEREKTİĞİNİ SÖYLÜYOR, ASKER VE SİVİLDEKİ ÜST DÜZEY BÜROKRATLARLA ARASI ÇOK İYİ, CUMHURBAŞKANLIĞINDA GÖREVLİ ÜST DÜZEY BÜROKRATLAR TARAFINDAN DA DESTEKLENİYOR, MASAK’TA KADROLAŞMADA EN ETKİLİ İSİMLERDENDİ, SOLCU,  İRTİBAT VAR, YARARLANILIYOR, HÜKÜMET İSTEDİĞİ HALDE ALAMIYOR, HÜKÜMETİ TAKMIYOR, GEREKİRSE TEHDİT EDİYOR” ,
“İRTBLR” isimli klasörde “MÜLKİ AMİRLER 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Vali, Kaymakam ve Mülkiye Müfettişi olduğu ifade edilen 52 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “İRTİBAT TESİSİNDE ZAYIF KALIYOR, KOLLANMALI, SIKINTILARI VAR, YARDIMCI OLUNACAK, KADIN DÜŞKÜNÜ, PROBLEM OLABİLİR, TAVSİYE ÜZERİNE İRTİBATA GEÇİLDİ, OLUMLU, HÜKÜMET ALEYHİNE ÇALIŞMALRI VE TAVSİYELERİ VAR, BAKILMALI, YARDIMCI OLUR, BİRAZ TEDİRGİN, AMA İSTEKLİ, MHP İLİŞKİLERİ İYİDİR, BAĞLANTILARI İİYİ, DEGERLENDİRİLMELİ, PROBLEM YOK, FAKAT DİKKAT EDİLMELİ, TAVSİYE ETTİĞİ KİŞİLER DEGERLENDİRİLMELİ, İRTİBAT VAR, REFERANSLARI SAĞLAM, ÇEVRESİ GENİŞ, VALİLİKLE İLGİLİ BEKLENTİLERİ VAR, YARDIMCI OLUNUYOR, İRTİBAT SAGLANDI, İLGİLİ GÖREVE GELMESİ KONUSUNDA YARDIMCI OLUNMALI, REFERANSLARINA GÜVENİLİR, GELEN BİLGİLER DEGERLENDİRİLDİ, AKSATIYOR, AKTİF GÖREVDE OLMASI SAĞLANMALI, HÜKÜMET KARŞITIDIR, TAVSİYE ÜZERİNE İRTİBATA GEÇİLDİ GÖRÜŞÜLÜYOR, BAĞLANTILARI ÇOK İYİDİR, KADIN DÜŞKÜNLÜĞÜ VAR, YERİNDE TUTULMALI, VALİ OLMAK İÇİN ÇOK İSTEKLİ YARDIMCI OLUNMALI, YARARLI OLUR, MÜFETTİŞ OLMAK İSTİYOR DESTEK OLUNMALI, YERİNDE KALMALI, ÜLKÜCÜ GÖRÜŞE SAHİP, AKP KARŞITLIĞINI CESURCA ORTAYA KOYAR, VALİLİĞİ İÇİN ÇALIŞILABİLİR, İSTİHBARATA VE BİLGİ TOPLAMAYA MERAKLI, ASKERİ İSTİHBARATLA VE ASKERLERLE ARASI ÇOK İYİ, ÇAĞDAŞ YAŞAMCILARLA BERABER HAREKET EDİYOR, KOLLANMALI VE AKTİF GÖREVDE TUTULMALI, YÜKSEKOVADA CİDDİ DESTEĞİ OLDU, İSTANBULDA İLERİMİZE DESTEK OLUYOR, VALİ OLMAK İÇİN GAYRET EDİYOR, VALİLİK İÇİN DESTEK OLUNABİLİR, GENEL KURMAY PSİKOLOJİK HAREKAT ADINA ÇALIŞIYOR, KARI KIZ İŞLERİ VARDIR, MİT İRTİBATI OLABİLİR, AŞIRI SOL MARKSİST, YASADIŞI AFİS ASMAKTAN DOSYASI VAR, BECERİKLİ” ,

“İRTBLR” isimli klasörde “MÜLKİ İDARE 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Vali ve Kaymakam olduğu ifade edilen 5 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “KÜRTÇÜLÜĞÜ VAR, HIRSLI VE ZAYIF NOKTALARI VAR, BİRAZ PASPAL GİYİNİR, MEZHEPÇİLİK YAPAR, TERÖRİST RUHLU, TÜRKİYE ALEYHİNDE KONUŞUR, AŞIRI SOL, TEHLİKELİ, TUNCELİ KÖKENLİ, DEVRİM EVLİLİĞİ YAPTILAR,  ÜNİVERSİTEDE İKEN HÜCRE EVLERİNDE KALIYORDU, DHKP-C LİDİR, PKK’YA DA YAKINDIR, KARI KIZ İŞLERİ VARDIR, CANLARDAN”,

“İRTBLR” isimli klasörde “TELEKOM 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Telekom Üst Kurulu’nda çalıştığı ifade edilen 13 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “SİNSİDİR, ÜST DÜZEYDEKİLERLE ARASINI İYİ TUTMAYA ÇALIŞIR, HÜKÜMET ALEYHİNDEDİR, ASKERİN HÜKÜMET YERİNE GELMESİNE TARAFTAR OLDUĞUNU SÖYLER, AB KARŞITI, YARARLANILABİLİR, AŞIRI SOLCU, İRTİBAT VAR, HÜKÜMETİN ALEYHİNDE, KONJEKTÜRE GÖRE DAVRANIR, MHP’LİDİR, MUHAFAZAKAR TARAFLARI VARDIR, KADIN TARAFI VAR” şeklinde nitelendirmelerin yapıldığı belirlenmiştir.
Şüpheli Hasan Atilla UĞUR’dan elegeçirilen 5 numaralı CD içerisinde, Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’dan elegeçirilen ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde bulunan fişleme bilgilerinin tamamı aynen ele geçirilmiştir. Bunların yanı sıra yine 5 nolu CD içersinde, 

Ana klasör içerisinde; “NURAY BAŞARAN İLE YAPILAN GÖRÜŞME METNİ.doc”, “TUNCAY ÖZKAN İLE LEVENT ERSÖZ.ppt”, “21oca04_cem_uzan2.wav”, “Atilla.WAV” ve “bedrettin dalan” klasörü içerisindeki “b.dalan.doc” ve “DALAN 1201pc compatible class-2.mpp” isimli ses, MSword ve PowerPoint dosyaları içerisinde üst düzey sivil, siyasi ve bürokrat şahıslar ile yapılmış olan mülakatlar ile telefon görüşmelerinin kayıtlı bulunduğu ve bu dosyalar ile ilgili detaylı bilgilerin İddianamenin şüpheli Levent ERSÖZ bölümünde yer aldığı,
Şüpheli Hasan Atilla UĞUR’dan elegeçirilen 6 numaralı CD içerisinde;

Ana klasör içerisinde; “MUSTAFA BALBAY İLE YAPILAN GÖRÜŞME METNİ.doc”, “Mustafa Balbay_2.doc” ve “23 12 2003 balbay” klasörü içerisindeki “23-12-2003  BALBAY.DOC” ve “BALBAY2.MPG” isimli video ve MSword dosyaları içerisinde Mustafa BALBAY ile yapılmış olan mülakatlar ile telefon görüşmelerinin kayıtlı bulunduğu ve bu dosyalar ile ilgili detaylı bilgilerin iddianamenin şüpheli Levent ERSÖZ bölümünde yer aldığı,
R. A. U.’nın Hasan Atilla UĞUR’a Hizbullah terör örgütü , Zehra Eğitim Kültür Vakfı ve  İzzettin YILDIRIM’ın öldürülmesi olayı  ilgili yaptıkları araştırma,  Ülker ve Kombassan ağırlıklı olmak üzere  yeşil sermaye olarak nitelendirdikleri birtakım şirketler ile Faisal Finans ve Albaraka Türk gibi bazı finans şirketlerine ait araştırma ve denetimler sonucu elde edilen bilgiler ve AKP’nin bu şirketlerle olan bağlarını anlattığı, Hasan Atilla UĞUR’a hitaben BDDK’nın 1998-2000-2001 yıllarında görevlendirdiği yeminli murakıp’ın oluşturduğu raporlardan bahsederken Hasan Atilla UĞUR’un masasındaki bazı dosyaları elindeki kalem ile işaret ederek  …… “bizim şu tespitlerimizin hiçbirini tesbit etmemiş”, “raporda da okuduğunuz gibi” şeklinde ifadeler kullandığı, görüşmede geçen konularla ilgili askeri makamlara bazı raporlar verdiği anlaşılmıştır.

Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun  dijital verilerinden elde edilen maxtor marka bilgisayarından elde edilen doc isimli klasör içerisindeki not isimli word sayfasında; Genelkurmay Başkanlığı Subay Atama Dairesi Başkanı hakkında “Bildiren Şahin ……” tarafından yazılan istihbarı mahiyette bilgilerin olduğu, 

Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun dijital verilerinden elde edilen samsung marka bilgisayarından elde edilen doc isimli klasör içerisindeki TUERK_VATANDA___OE_RENCILER isimli Excel sayfasında; 56837 öğrenci hakkında Kimlik Bilgileri, Burs Durumu, İş Durumu, Belediye Faaliyetleri, Çevre, S. Hizmetleri,  Sağlık, Afet, Eğitim, İletişim, Kültür, S. Çocukları, Trafik, Ş. Estetiği, Özürlüler, Arge, Aday No, F Kodu, Baba İşi, Gelir, Anne Baba Durumu, Y. Mekan, İkamet, Ö. Durumu, Aile Kişi, Okuyan Kardeş, Oto, B.Özür, Ev, Adres, İlçe, Anne Soyadı, Telefon, Problem 1, Problem 2, Problem 3 ve Sonuç bilgilerinin yer aldığı,

Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun samsung marka bilgisayarından elde edilen doc isimli klasör içerisindeki YABANC__UYRUKLU_OE_RENCILER isimli Excel sayfasında; 3073 öğrenci hakkında Kimlik Bilgileri, Burs Durumu, İş Durumu, Belediye Faaliyetleri, Çevre, S. Hizmetleri,  Sağlık, Afet, Eğitim, İletişim, Kültür, S. Çocukları, Trafik, Ş. Estetiği, Özürlüler, Arge, Aday No, F Kodu, Baba İşi, Gelir, Anne Baba Durumu, Y. Mekan, İkamet, Ö. Durumu, Aile Kişi, Okuyan Kardeş, Oto, B.Özür, Ev, Adres, İlçe, Anne Soyadı, Telefon, Problem 1, Problem 2, Problem 3 ve Sonuç bilgilerinin yer aldığı,

Durmuş Ali ÖZOĞLU Eminönü ilçesi Hocapaşa Mahallesi Hocapaşa Hamamı Sokak, Okumuş İş Hanı No:6/2 sayılı adreste yapılan aramada bulunan belge ve dokümanların yapılan incelemesinde;


-(2) sayfa Mason Listesi başlığı altında birçok kişinin isim ve yaptıkları mesleklerin yazılı olduğu faks çıktısı,

-(8) sayfa Erzurum ili hakkında ve Erzurum ilindeki bazı şahıslarla ilgili istihbari bilgilerin yazılı olduğu, 

-(6) sayfa Deka Gümrükleme Müşavirlik Limited Şirketi isimli şirkete ait istihbari bilgilerin yazılı olduğu,
-1'den 2'ye kadar numaralandırılmış dokümanlarda 3 kişi ile ilgili kişisel verilerin ve bu kişilerle ilgili yapılan çalışmalar sonucu elde edilen  bilgilerin olduğu, 1.sayfanın sonunda ismi yazılı olan bir şahsın adresini öğrenmeye çalıştıklarının yazılı olduğu,

-1'den 5'e kadar numaralandırılmış çok sayıda emekli askeriye mensubunun sicilleri, adresleri ve telefonlarının yazılı olduğu,

-1'den 16'ya kadar numaralandırılmış "Kuvayi Milliye Derneği" antetli kağıtların arka yüzüne Hurşit TOLON, Kemal ALEMDAROĞLU, Neriman AYDIN, İlhan SELÇUK, Mustafa BALBAY, Erol MÜTERCİMLER, Veli KÜÇÜK isimli şahıslar haricinde birçok gazeteci, askeriye mensubu, milletvekili isimlerinin, adres ve telefon bilgilerinin yazılı olduğu,  

-(1) adet not kâğıdının ön ve arka yüzünde; 3 ayrı şahsa ait kişisel verilerin yazılı olduğu, ayrıcabu kişiler hakkında yapılan istihbari çalışma notlarının olduğu, bu bilgilerin altında HAMZA DEMİR isminin yer aldığı,

 
-31'den 42'ye kadar numaralandırılmış Erzurum'un ilçeleri hakkında bilgiler, Erzurum Valisi, Belediye Başkanı hakkında istihbari bilgiler olduğu, ayrıca Erzurum ilinde PKK'ya destek veren kuruluşlar, Erzurum ilindeki cemaatler ve bu cemaatlerle ilişkisi olan kişiler hakkında bilgiler olduğu tespit edilmiştir.

Sinan Aydın AYGÜN ‘ün Seagate marka bilgisayarından elde edilen “katılım” isimli word sayfasında; V.Ş. isimli şahsa ait katıldığı toplantılar başlığı altında 3 adet faaliyet katılmadığı toplantılar başlığı altında 34 adet faaliyet isimlerinin yer aldığı,


Sinan Aydın AYGÜN isimli şahsın Seagate marka bilgisayarından elde edilen “toplantıya katılmayanlar1” isimli word sayfasında; 10 ayrı şahsa ait katılmadıkları 239 adet faaliyet isimlerinin yazılı olduğu,


Sinan Aydın AYGÜN isimli şahsın Seagate marka bilgisayarından elde edilen “SPAMTU~1” isimli Outlook Express Posta İletisinde O.R. Güray …… isimli şahsın 18.07.2007 günü göndermiş olduğu mailde aralarında T.C. Cumhurbaşkanı, Başbakanı, Milletvekili ve Bürokratlarında bulunduğu 11 şahıs hakkında hazırlanmış etnik kökenlerinin, siyasi görüşlerinin ve dini görüşlerinin bulunduğu  mail olduğu,


 Sinan Aygün’den ele geçirilen dokümanlar içersinde, Üzerinde “Sinan Aygün’e Ait Özel 12 “ ibarelerini yazılı olduğu dosya içerisinde; Yine aynı klasör içerisindeki gömlek dosya içerisinde; Tansu Çiller ile bir dönem çok değerli bir büyüğünün işareti ile devlet için çalıştığını, Ankara Bilkent Çamlık Sitesi Sülün Sokakta ki villada sayısız toplantılarının olduğunu,  Afganistan ve İran kaynaklı eroin geçişinin Türkiye üzerinden olduğunu, o dönem için ekonomik yönden sıkıntıda olan Türkiye’nin eroin geçişini Türkiye’den olması halinde en az 20 milyar doların ülkeye gireceğini, Mehmet …….ın Tansu Çiller’e telkin ettiğini, o dönem için Nisan krizi ile ilgili dışarıdan beş kuruş almadan bu krizin on günde atlatıldığını ve bunun sebebinin uyuşturucu geçişinden sağlanan para olduğunu,  bu işte piyon olarak Mehmet ……. tarafından Ömer Lütfi Topal’ın kullanıldığını, Ömer Lütfi Topal’ın da bu bağlantıları ortağı olan Sami Hoştan vasıtası ile sağladığını ve Sami Hoştan’ın da Jandarmada JİTEM’i kuran MHP sempatizanı, kafasına eseni yapan, Kocaeli Alay Komutanı Veli KÜÇÜK’ün adamı olduğunu, 

—Veli Küçük ile Mehmet ……..’ün arasının gayet iyi olduğunu, bu ekibin Sami Hoştan’ı kullanarak bu sefer Sedat Bucak ve Abdullah Çatlı’nın öldürülmesi için düğmeye bastıklarını, Mehmet …….’ün Veli KÜÇÜK ile teşkilat dışı eylemler yaptığı için MİT Kontur Terör Daire Başkanı iken ABD’ ye gönderildiğini, Susurluk Kazasının arkasında da bu isimlerin olduğunu, bu akıl almaz pisliklerle dolu projelerin başında Mehmet ……’ın olduğu,yönündeki değerlendirmelerin,

Dosya içerisinde “ Bölüm 5 SUİKASTLAR(DANIŞTAY-HRANT DİNK) ÇETELER- HEDEFLERİ- BUNDAN SONRAKİ STRATEJİLERİ “ başlıklı bölüm içeriğinde;

· Bu bölümde Veli KÜÇÜK’ü anlatarak başlamak istediğini, Veli Küçük’ü kendisinden iyi kimsenin tanıyamayacağını, kendisiyle 1978 yılında Kıraağaç komanda okuluna 2. Tabur komutanı iken tanıştığını, Manisa Alay komutan yardımcısı iken babasının dostu olduğunu, Veli’deki ve kendisinde ki av merakı yüzünden bir araya geldiklerini, devlet için değil kendi cebi için çalışan bir adam olduğunu, 1983’lü yıllarda henüz binbaşı iken Edirne Alay komutanı olduğu, bu yıllarda Sami Hoştan ile tanışarak Bulgaristan üzerinden çalışmalar yaptığını, irtibatlarının ve dostluklarının hep sürdüğünü,  Veli KÜÇÜK’ün yanında en zenginin dahi eline cebine atamadığını, güzel ut çaldığını, susuz rakı içtiğini, 

· Veli KÜÇÜK’ün Sedat PEKER, Alaattin ÇAKICI, Abdullah ÇATLI, M…. A…. ve kardeşi ile Kocaeli bölgesinde bütün ülkücülerle sıcak ilişkiler kurduğunu, herkesin onu bir lider olarak gördüğünü, 

· O yıllarda ülkede bir ihtilal olursa ancak Veli KÜÇÜK yapar dediğini, şeklinde yazılar olduğu tespit edilmiştir.

ŞÜPHELİ TURAN ÇÖMEZ’DEN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER

Turhan ÇÖMEZ’e  ait 5 Nolu Disketten elde edilen “Görüşme notları” isimli word sayfasında; “BİLGİNOTU22.ARALIK.2001.SAAT:20.30 YER:FATİH MADO HİLMİ YILDIZ” başlıklı yazıda 4 tane İçişleri Bakanlığı müfettişleri hakkında yazılmış “Olumlu kişilik özellikleri var ancak güvenilmesi hata olur”, “bu dönemin geçeceği,yapacağı adil inceleme ile gelecek konusunda kendi adına güven oluşturabileceği  ima edilirse faydalı olabilir” gibi notların olduğu, “YAPILACAKLAR” başlıklı yazıda, “Askeri kaynaklar ve MIT den de destek alınabilir” “Konuşmalar muhtemelen yine kayıt altına alınacak ve seçim zamanı siyasi linç operasyonları için kullanılacak” “Gürtuna kendisine dokunulmaması karşılığı tam destek vereceği konusunda söz/ima da bulunmuş?” “Gürtuna ya ilişkin soruşturmaların şimdilik sümen altında tutuluyor olması onun ANAP a geçeceğine dair yaklaşımda bulunması ile ilgili” gibi notların olduğu, olaydan sonra aklıma gelen düşüncelerdir başlığı altında “Gelen müfettiş ekibi ile sıcak temas sağlanabilir. Özcan Erdoğan'ın statü zaafı uygun bir teknikle kullanılabilir” “Yücelen' in geçmişi ile ilgili detaylar araştırılabilir. Farklı bir tazda servise sunulabilir.(Ekte internetten bulduğum dokümanlar var)” “Yücelen ile ilgili bu varlıktan dolayı soru önergesi verilebilir” “TANTAN ile temasa geçip kamuoyundaki imajından istifade edilebilir. Eski raporla ilgili yorumu alınıp kamuoyunu yönlendirici tarzda işlenebilir” “Yaşar ………. bana birkaç kez Yılmaz ile ilgili elinde dosya ve bilgilerin olduğundan bahsetmişti. Bu konu irdelenebilir” “Erkan Mumcu bu günlerde kendine verilen özel desteklerle kamuoyunda ANAP ile ilgili aykırı çıkışlar planlıyor ve kendine zemin bulmaya çalışıyor. Önümüzdeki günlerde Topbaş ailesini ziyaret edecek. Burada kendisine bu konu anlatılıp parti içinden aykırı bir ses sağlanabilir” gibi 22 maddeden oluşan yazıların olduğu, 

“BİLGİNOTU23.ARALIK.2001ÖMER…… İLE YAPTIĞIM GÖRÜŞME NOTLARI” başlıklı yazıda “Ali Mufit Gürtuna'nın çok yakın ve özel bir dostu bana gelerek yardım talebinde bulundu.Gürtuna'nın hukuken ciddi bir sıkıntısının olduğu ve açılacak bir yolsuzluk davasında suçlu olabileceğinden bahsetti ve beni Gürtuna ile görüştürmek istediğini söyledi.Henüz bu görüşme yapılmadı” “Haydar Baş grubu bir süre daha asker tarafından desteklenecek.Ağırlıklı olarak Azerbeycan'da teşkilatlanması sağlanacak.Ve buralardaki çalışmalar için kullanılacak” “Askerin ve Kıvrıkoğlu'nun 28 şubat ile ilgili tavrı hala aynı ve hiç değişmedi.Bunun değiştiğini sanmak aşırı iyimserlik olur.Asker aşırı sol söylemden ve kürt destekçiliğinden arındırılmış,ulus bilincini ön plana çıkartan bir solu destekliyor.Bu sol da şu an CHP de temsil ediliyor.Anadolu'da yaptırılan anketlerde İnönü'nün DSP den neredeyse iki kat kadar fazla desteğinin olmasına rağmen asker CHP nin önünü keser endişesi ile İnönü'ye izin vermedi.Ve İnönü ile ilgili vakıf haberlerinin bilgilerini gazetelere servis yaptı.İnönü de bundan çekindiği için geri adım attı” gibi 10 maddeden oluşan yazıların olduğu ve ayrıca madde 5’ de kayıtlı “2001 Ramazan ayı Tarih tam olarak kesin değil Yer:Bilkentİftar daveti Davet sahibi:Nusret ….. Katılımcılar:Nuh ….,Erol …..,M.Nuri......Diğerlerinin tam ayrıntısı yok. Ancak bir süre sonra Melih Gökçek ve Turgut Altınok ta buraya iştirak ediyor” başlıklı yazıda “Mesut Yılmaz mutlaka tasfiye  edilmelidir” “Bunun için DGM ler devreye sokulmalı ve bu adam Yüce Divana yollanmalıdır” “Ayrıca ANAP içindeki muhaliflerle işbirliği yapılmalıdır. Ve sonraki toplantılara bunlar(Erkan Mumcu kasdediliyor) da çağırılmalıdır” “Recep Tayyip Erdoğan'ın da önü kesilmelidir. Bu ancak Melih Gökçek ile olur ve Gökçek'e bu konuda yardım edilmelidir.(Altınok' un bu arada orda olup olmadığı bilinmiyor)” gibi ibarelerin olduğu belirlenmiştir.

ŞÜPHELİ TUNÇ AKKOÇ’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

Tunç AKKOÇ ‘un samsung marka bilgisayarından elde edilen “1 mayısa katılanlar” isimli word sayfasında; 19 şahsa ait isim-soy isim ve telefon numaralarının yazdığı ayrıca yanlarına “gop” “dtp’li olduğunu söylemişti” “( eposta ile katılmak istediğini söyledi, kesin arayalım )” “YTÜ” “sabancı ünv” gibi ibarelerinin yazdığı bir sayfalık doküman olduğu,

Tunç AKKOÇ’a ait  samsung marka bilgisayarından elde edilen “Bütün liste” isimli excel sayfasında; 2524 şahsa ait isim, soyadı, meslek, grup, ilçe, telefon, bilgi ve adres  ibarelerinin yazdığı, bilgi başlığı altında “UK'a canlı yayında soru sordu. Tayyip askerden bağımsız diye eleştiriyorsunuz siz de olsanız aynısını yapmaz mısınız?” “Marmara Ü.Fethi'den  500 milyonluk kitap aldı TV programcısı” “MMD yönetim kurulu üyesi.UK yemeğine katıldı” “UK'a canlı yayında askerin görevini yapmasıyla ilgili güzel bir eleştiri-soru yöneltti.” “Yurt Partili, partiye boya verdi, DP ile görüştü” “İP Halkçılık Semp.” “Türk Ocakları Bakırköy, Milliyetçi, devrimci, genç. R.Denktaş'ı karşılama davetişesini getirdi.” “Maddi sıkıntı içinde” “Beylikdüzü yemeğine gelmedi ama para verdi.Sağcı.Bellona'nın sahibi.” “Nöbet eylemine katıldı. Elden 10 milyon bağış yaptı.Dp.'nin programına tel. ile katıldı.ABD'ye giden yahudi kuruluşları ile ilgili fikrini sordu. Seçimlerde partiye oy verdi.” “İ.Ü.Ed.Fak. Eski Çağ Dilleri Bölüm başkanı.Ed.Fak.Fikir klübü danışmanı.Her konuda olumlu.Eşi de olumlu.Aydınlık okuyor.UK izliyor.Atabe aldı. Öncü gençlikten MERAL ……. referans verdi. Aydınlık okuru Ö.G. Bildirdi. PÜ?” “''Gönüllü olabilir.Hesaba para yatıracak.''” “Alize Tanıtım ve Danışmanlık AŞ.Telefonu nereden bulduğumuzu sormuş.Kibar bir hanımefendi.” “Basın toplantısı yapılmalı, Kamuoyu ayaklandırılmalı, diğer televizyonlarda bu durumu anlatmalı "” “Eski TİKP'li.Yakın arkadaşımız.Evde UK izliyor.” “68'li. Eski dev-Genç yöneticilerinden.Hasan ……..'ın okul arkadaşı.Gemi inşa sektörünün önde gelen proje mühendisliği firmasında.Faal” “Esenler'in yerlisi. Varlıklı. Önemli bir adam. "Doğu P.'i çok seviyorum."” “İnternetten İP"ye üye oldu.Üniversite öğrencisi.Evi arandığında partiden arandığı söylenmeyecek” “Köklü CHP, ulusalcı, Aydınlık okuru, ilçe görüşüyor Merdan'ın çok yakın arkadaşı” “Ahmet Hazerfanın damadı.Bıldırcında çiftliği var.Beykoz ilçesiniyle bir ilişkisi olmuş.” “Genel başkanın yakını. Kongre dönüşü E.Ö… ile görüştü. Bu aralar parasal durumu iyi değilmiş.” “D.Perinçekle görüştü.Yıldız Teknik Ün. Jeodazi ve fotogrametri Müh Bölüm Başkanı.” “Dev-Yolcu.Partili gibi. Mega-Shipping turkiye acentası sahibi. Maddi durumu iyi. Ziyaret edilmeli.E.Önsel iyi tanıyor ve görüştü.İ. Benli ile yakından tanışır.” “Ülkücü " Ulusal Kanal'ı izlemek için Kablo'ya girmiş" “İP'ye oy vermiş.Politik değil ama Kuva-i Milliyeci.Kardiolog.1.9.2003'te E.Önsel görüştü.” “Çok parası var. '''Çökün alın'' Nurettin Sözen döneminde belediye özel kalem müdürü.” “Lions Klup üyesi” “Ref=Adnan Akfırat ve Turan …….” “TÖ ziyaret etti. Elazığlı ve kürt kökenli , ayrımcı değil.Aydınlık okuyor. Yıldız Teknik 69 mezunu, eski TKP'li.Bayramda reklam verilmesine karşı.Yılbaşinda verecek.”gibi ibarelerinin bulunduğu anlaşılmıştır. 

ŞÜPHELİ M.MURAT AVAR’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

M.Murat AVAR’a dijital verilerinden elde edilen ERZURUM RAPOR isimli word sayfasında; Erzurum’ un ekonomik olarak ileri gelen aileler hakkında, işadamları hakkında, yerleşim yerlerinin etnik kökenleri hakkında, Üniversite, kamu kurum ve kuruluşları hakkında, cemaatler hakkında ve bu cemaatlerin mensubu olduğunu iddia ettiği bakanlar ve milletvekilleri hakkında, siyasi partiler hakkında ve bu siyasi parti mensuplarının ilişkileri olduğunu iddia ettiği PKK terör örgütü hakkında, rotary ve leons kulübü üyeleri hakkında, Bahailer hakkında, PKK terör örgütüne destek veren kişi ve kurumlar hakkında, Vali ve Büyükşehir Belediye Başkanı hakkında yazılmış 12 sayfalık doküman olduğu, 

M.Murat AVAR’a ait  dijital verilerinden elde edilen LEONS GECESİ RAPOR isimli word sayfasında; “leons kulübü’nün Erzurum’da yaptığı toplantıdan göze çarpan detaylar” başlığı altında 17.11.2007 tarihinde Palandöken otelde gerçekleştirilen geceye kaç kişinin katıldığı, şehir dışından kaç kişinin geldiği, gecede çalan müziği, gecede alınan kararların neler olduğu, toplantıya davetliler haricinde kimsenin alınmadığı, Erzurum Devlet Hastanesinden 2 kişinin katıldığı, takılan rozetlerin niteliğinin anlatıldığı, rozet takılan şahısların yemin ettirildiği, toplantıya katılanların tamamının aynı marka sigara içtiği gibi ve Erzurum’ da ki toplantı için davetiyede ismi geçen şahısların isminin yazdığı - Leons rozeti takılan ve şahsın tanıdığı isimlerin yazdığı iki sayfalık doküman olduğu,
ŞÜPHELİ BARBAROS HAYRETTİN ALTINTAŞ’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:


Şüpheli Barbaros Hayrettin ALTINTAŞ’dan elegeçirilen dokümanlar içersinde, el konulan (2) iki adet ajandanın incelemesi aşağıya çıkartılmıştır.

-Bir adet siyah renkli ajandanın yapılan incelemesinde;

-“Fenerbahçe futbol klubü, Necdet Bey bu adam Eurofighter ile bu işlere soyunmuş Tom Anders ile tanışmış, EAD& ve şimdi Airbus başında Kimdir? Gizli Takip Et. şeklinde yazılar olduğu,

-Karamehmet Petrol buldu ama hiçbir şey yapamıyor taşıyamıyor genel enerjinin bulduğu yatakta, M.Kıral’a ait

Aydın Doğan Karamehmet çatışması Aydın Doğan hükümet ile iyi geçinmeli 

Doğan Gurubunun eline malzeme vermek gerekir, Karamehmet’in aleyhine. Zehra Hn ile görüşelim! 

Ersun ……….-Karamehmet Duputy’isi idi Hırsız bir adam Karamehmet ile arası bozuldu. A.Doğan bu adamı yanına aldı. Telekom operasyonlarının başına bu adamı koydu. Turkcell içinde takipçileri var bu adamın. S. C…. bu adamın tayfasını silsin Türkcel den. Tavsiyem. Şeklinde yazılar olduğu,

-Bir adet kahverengi renkli ajandanın yapılan incelemesinde; El yazısı ile, 

“Fatih .A…..,

Mehmet Ali Y.……,

CİNER İlişkileri var, önceden Ciner ile Kanal1 üzerine masaya oturmuşlar.

SPK ile ilgili 

Zehra ….. ile çalışıyorlar, eşi Radikal Gazetesinin ekonomi müdürü, Belma Hn.,    Zehra Hn. İle görüşecek.

SPK daki oluşum?

Danıştay’daki oluşum? Davaları takip ediyor, Yarsuvat.

Cüneyt ZAPSU ile ilişkilerimizi iletelim, Erzurum ile ilgili yasa çıktı, Cumhurbaşkanında, 5 milletvekili değişti, 27 Haziran’da Belma Hn.’ın oğlu Londra’ya gidiyor.

Ömür ….. tanıştırdı, Kiril ….., Mustafa …..’ın öne çıkmasını istemiyorlar, TV’lere demeç vermiş, Kiril’in haberi olmadan, 2006’da çalışmaya başladılar, Çukurova kartını kullanmayın, Çukurova’nın buradaki adı iyi değil, Karamehmet’e tavır almak lazım, Çukurova ile olan ilişkiler önemli.

Arun …..e söyle, Vodafone tr yönetimi kötü, iyi iş çıkaramıyor, biz onlara fair davrandık, teminat mektubu 150 milyon $, elimizde koz, rencide olduk.Atilla Vitare’de hiç memnun değil,TMSF Sorin’den bir şey istemiyor, onlara karşı kendilerinde ahlaki vecibe görüyor, içeride eski Uzan’ın adamlarını atmak onların üzerinden TMSF’ye savaş açtırıyor. Futbol maçı rüşvet gibi.

Pırıl pırıl temiz bir transaction. Bu ülkedeki dürüst bir medya kanalına biraz bütçe ayırmak, TRT’de beklenen atılımı yapamayacak VODAFONE Atilla’nın davranışı dolayısıyla şirket virüs kaptı, TÜRKCELL ile rekabet edemeyecek, bu durumda merkez çalışma şekillenmedi, karışık yapı Ciner-Bilgin iki ortak bulaşıklığı çözmeye çalışıyorlar, hukuki süreç devam ediyor.

Medya Kritik/Stratejik 25% yabancılarda TV için. Diğerleri 100% olabilirler. Murdoc FOX TV’yi aldı, beraber satılacak, 1 Milyar Dolarlık yatırım3/2 TV, 3/1 diğer medya.

İstanbul Metro ALARKO’nun kucağında, Edirnekapı-Sultançiftliği bölümünü aldı SELEX.

M. V…. TÜRKCELL’e bakan desteği yok, seçimlerde kullanmış ama bakanın yanında ki değişik seviye danışmanlar ile arası iyi asıl problem İbrahim ……,  AVEA’nın yönetim kurulu üyesi müsteşar beyninin yıkamışlar Paul … ne söylerse onu yapıyor Tayfun ….. ihaleye çıkmak istiyor İbrahim …. sevmiyor Tayfun’u TT vakit kazansın diye ADSL satsın diye çıkmadı AFM notlarını İngilizceye çevirelim 

Başbakan Karamehmet’i sevmiyor o yüzden payının bulunduğu hiçbir şirkete yardım etmek istemez .

Hayri ailesi bakana ve PM’e yakın 

Karamehmet ortalıkta gözükmesin” şeklinde ibarelerin olduğu tespit edilmiştir.

ŞÜPHELİ MUSTAFA BALBAY’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

Mustafa BALBAY’ın Ankara ili Çankaya ilçesi Karakusunlar Mah. 24. Cad. No:6/6 sayılı adresinde elde edilen doküman ve ajandaların incelemesinde;

-Çorum Belediyesi 2006 Ajanda; İçeriğinde okunamayacak şekilde el yazması yazılar olduğu, 

“4 Mart sayfasında: Kesinlikle AGül CB olmayacak, 

1 Nisan sayfasında: Ergun Poyraz…

25 Nisan Sayfasında: Veli bey……tutuklandı…..

6 Temmuz sayfasında: Ergun çok kıyak bir adamdır

16 aralık sayfasında: Ergun poyraz………” şeklinde okunan el yazması yazılar olduğu, 

MUSTAFA BALBAY Ankara ili Çankaya Ahmet Rasim Sokak No:14 sayılı adresinde bulunan Cumhuriyet Gazetesi Ankara Bürosunda yapılan aramada elde edilen doküman ve ajandaların incelemesinde;

Mustafa BALBAY yazılı 2005 tarihli siyah ajanda içerisinde;

4 Mart Cuma Sayfasında: Kenan T…anlattı gene bir merkez sağ operasyonunun hazırlanması daha kolay AKP ye giden Merkez sağdakiler gelebilir bu oluşuma bizim kırmızı  çizgimiz Misak-ıMilli

11 Mart Sayfasında: Emre tasmayı geçirmiş İlhan SELÇUK’a dolaştırıyor fino köpeği gibi

19 Nisan Sayfasında: 2-Hurşit Paşa ne yapar…

20 Mayıs Sayfasında: Tolon’un Genelkurmay başkanlığı zor adeta tavsiye hareketi çok tedirginlik var

4 Ağustos Sayfasında:4 kişinin dini görüşlerine göre kişisel verilerin kaydedildiği,
27 Eylül Sayfasında: İ S / bugün Tuncay Geldi. Çok Bilgi aktardı. Ona telefon et bahsetti ise 40 kişilik grup Tayyip’in işi biter şu anda Alev, Ertan ve akın oturuyoruz şeklinde ibarelerin olduğu,

1 Sayfa “Ahmet Necdet SEZER” ibaresi ile başlayan doküman;

      Muhammet ALBUZ 0 372 …….0 535 ……. tarafından CHP yönetiminin teslim edilmesini istediği 36 şahsın isimlerinin yazılı olduğu ve bu listenin 1-Ahmet Necdet SEZER ile başladığı devamında 11-Sinan AYGÜN 15-Turan ÇÖMEZ 18- Doğu PERİNÇEK 22-Emin GÜRSES 23- Erol MÜTERCİMLER 30- Mustafa BALBAY 36-Fikret BİLA şeklinde sona erdiği tespit edilmiştir.

ŞÜPHELİ İBRAHİM ÖZCAN’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

İbrahim ÖZCAN’ın ilimiz Kadıköy ilçesi İçerenköy Mahallesi. Güneş Sok. Sarıoğlu Kardeşler Apt. No.4 D.2 sayılı adresinde yapılan arama işleminde elde edilen çok sayıda evrak, fotoğraf, not kâğıtlarının yapılan incelenmesinde;

Toplam 5 sayfada 22 kişi hakkında yapılan istihbari çalışmalar sonucu elde edilen bilgilerin olduğu,

Toplam 3 Sayfadan oluşan numaralandırılmış TÜRKİYEYİ YÖNETENLERİN ETNİK KÖKENLERİ başlıklı yazının bulunduğu doküman incelendiğinde; 

Recep Tayyip ERDOĞAN, TBMM Başkanı Bülent ARINÇ, Dışişleri Bakanı Abdullah GÜL, İçişleri Bakanı Abdulkadir AKSU, Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK,Genel Başkan Yardımcısı Dengir FIRAT, Bayındırlık ve İskan Bakanı Zeki ERGEZEN,  Başbakanın Danışmanları, 1.Danışman (isim belirtilmemiş), 2.Danışman Cüneyd ZAPSU, 3.Danışma (isim belirtilmemiş), 4.danışman (isim belirtilmemiş), Namık …, Baki … ve Uğur …. hakkında etnik kökenleri hakkında istihbari notların bulunduğu belirlenmiştir.

ŞÜPHELİ KEMAL AYDIN’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

Kemal AYDIN
Ankara ili Prof. Doktor Ahmet Taner KIŞLALI Mahallesi konut kent 2 D:29 Umitköy Yenimahalle sayılı yerde bulunan ikamette yapılan aramada ele geçirilen dokümanların yapılan incelemesinde;

“AKP’ Genel Merkezi ve Milletvekillerinden Görünüm” başlıklı yazı metninde yapılan incelemede; Başbakan, AKP’li bakanlar, bürokratlar, milletvekilleri ile kurucu üyelerinin ve bunlara yakın kişilerin listesi ile bu kişilerin eski görevleri, şu anki görevleri ve geçmişte yaptıkları usulsüzlükler, haklarındaki davalar, yer aldıkları ve üyesi oldukları gönüllü teşekküller, vakıflar, bu vakıfların temsilcilerinin isimleri hakkında ayrıntıların yazılı olduğu bir nevi fişleme şeklinde hazırlanmış listenin bulunduğu,

Kemal AYDIN Ankara ili Prof Doktor Ahmet Taner KIŞLALI Mahallesi konut kent 2 D:29 Ümitköy Yenimahalle sayılı yerde bulunan ikamette yakalandığında yapılan üst aramasında ele geçirilen 27 adet belgeden;

 
4 numaralı belgede yapılan incelemede Ogün G.K.Baş, Bugün

*Devlet düşüncesinde herkesi memnun etmek yoktur,

*Harun …….-Telekom.... - Zile

*Davit …… nun kardeşi Cumhuriyet Mitinglerini finanse etmiştir.

Şişli Belediyesinde başkan yardımcısı şeklinde yazı olduğu,

5,8, 9 ve 12 numaralı belgelerde 6 kişiye ait kişisel verilerin kayıtlı olduğu,

19 numaralı belgede yapılan incelemede Hakan ……. Bitlis Vali Muavini Gümüşhaneli şeklinde notun olduğu, not kağıdının arka tarafında;

Resim kareleri, Finans para kaynağı, Em. Md Bd. Bşk., ADD.9 masonlar bu adla, Mason locaları, Mart-20 Kent otelde Atatürkçü masonlar Hurşit Paşada vardı. Şeklinde notların olduğu,

25 numaralı belgede Devlet Bahçeli ile Sebahat Tuncel isimli şahısların resimlerinin bulunduğu, not kağıdının arka kısmında; Devlet BAHÇELİ bakışları ile diyor ki, bana niye öyle bakıyorsunuz. Bende sizdenim. Siz açıktan ben ise daha etkili siyasi olarak yapıyorsunuz. Biz biriz diyor. Şeklinde notların yer aldığı belirlenmiştir. 

ŞÜPHELİ NERİMAN AYDIN’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

Neriman AYDİN’ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan arama işleminde ele geçirilen dokümanların incelemesinde; 

(1) sayfa A4 kâğıdı üzerine el yazısı ile PKK Aachen Stolberk oluşum ile başlayan dokümanda 10 kişi ile ilgili kişisel verilerin yazılı olduğu, ayrıca bu kişilerle ilgili yapılan istihbari çalışma sonucu elde edilen bilgilerin yazılı olduğu,

(1) sayfa not kağıdı üzerine el yazısı ile yazılmış 4 kişiye ait kişisel verilen ve bu kişilerle ilgili yapılan istihbari çalışmalar sonucu elde edilen bilgilerin bulunduğu, 

(1) adet üzerinde notebook yazan ajandanın yapılan incelemesinde; değişik sayfalarında 6 kişiye ait kişisel verilerin ve bu kişilerle ilgili yapılan istihbari çalışmalar sonucu elde edilen bilgilerin yazılı olduğu, 

Başka bir sayfasında, “Vedat Yenerer, Arslan …., Avukat Salim ….. Fettulah’ın adamı Adana Aydın …..... Yiğit ….. -CNN’de program (Sule ……) damadı-Şule... 0 zurnanın son deliği dedi Vedat Yenerer Arslan ….. Vedat Yenerer Lale …. Andıç-Teves SS.in kızkardeşi Namık K……-Aydın Doğan bacanak TESEV-masum dedi Vedat Yenerer N…….n programında” yazdığı,

ŞÜPHELİ HAMZA DEMİR’DEN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

Hamza DEMİR Ankara ili Keçiören ilçesi Pınarbaşı Mahallesi Kızlarpınarı Caddesi Buca Sokak No:9/7 sayılı yerde ele geçirilen dokümanlar içerisinde yapılan incelemede;

-(1) adet not kağıdına mavi tükenmez kalemle yazılmış 1-400.00 bin lira muhasebe kayıtlarında dur. Ali Gönül …..Meclis başı-toprak işine bakar, 2-Başkanın kaydına 100 bin dolar karşılığında 2 adet 75 -75 çek verildi, rüşvet verildi, belgeli eniştesini tehdit ediyor, 3-Belgeli ek bina inşaat yapılırken Baş Yardımcısı aracılığı ile Başkanı ve Başkanın kaynına 120.000 aktarılması, bunun gibi onlarca, otel kayıtları Başkan Yardımcısının kayıtları (Fuhuştan) Çerkezköy’de Taksim kayıtları var, 4-Başkan kendi yandaş, mega inşaata yaptırım hak edişi karşılıksız başkasıyla kendi yandaşları borçlarına dağıttı, 35.000 lirayı Baş kaynına avanta verildi. Mega inşaatlar hesaplaşmak için tehdit ile şirketin makbuz alıp kendi harcamalarına göre kesip dağıttılar ,şeklinde bilgilerin yer aldığı görülmüştür.

ŞÜPHELİ MEHMET ALİ ÇELEBİ’DEN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

Mehmet Ali ÇELEBİ Ankara ili Yenimahalle ilçesi Prof. Dr. Ahmet Taner KIŞLALI Mah. Hayranbolu Caddesi konut apartmanı S-A 6/29 sayılı adreste ve yine adı Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kullanımında bulunan babası Muharrem ÇELEBİ’ye ait olan Ankara ili Mamak ilçesi Dutluk Mahallesi 1036/1 sokak no: 1 sayılı adreste yakalanan Mehmet Ali ÇELEBİ’den ele geçen dokümanların ön incelemesinde;

Neriman AYDIN ‘ın Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’a yazılmış imzalı mektubun içeriğinde;

Ziraat Bankasının Yabancı danışman firmasının yetkilisi olan kişinin Türk bankaları hakkında istihbari bilgiler toplayarak yurtdışına gönderdiği şeklinde yazılar olduğu,

ŞÜPHELİ NOYAN ÇALIKUŞU’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsın kullanımında olan Kırklareli ili Lüleburgaz ilçesindeki Orduevinde 109 numaralı odada yapılan aramada bulunan malzemeler incelendiğinde;

Üzerinde föy dosya 1 ibaresi bulunan zarf içerisinde 1 adet mavi renkli föy dosya incelendiğinde;

-1’den 4’e kadar numaralandırılmış el yazması notlarda PKK’nın kuruluşu, gelişmesi, Abdullah ÖCALAN’ın hayatı, PKK’nın ilk eylemleri, PKK sempatizanlarının yazıldığı sanatçıların listesi olduğu,

       
Üzerinde El Yazılı Notlar ibaresi bulunan zarfın içerisinde daha sonra tarafımızdan 1’den 41’e kadar numaralandırılmış (41) adet el yazması notun olduğu notların içeriğinde;

(14) numarası ile numaralandırılmış not kağıdı incelendiğinde; “Kemal Derviş’in dedesini Osmanlı Taksim meydanında astı. Yedi gün asılı kaldı. Babası Polonyalı Yahudi.” “Ecevit’in babasının adı Kürt Mustafa. Azılı Kürt.” ibarelerinin ve birtakım notların bulunduğu anlaşılmıştır.

ŞÜPHELİ AHMET TUNCAY ÖZKAN’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

Ahmet Tuncay ÖZKAN ‘ın İlimiz Beşiktaş İlçesi Gültepe Girişi Talatpaşa Caddesi No:5 Kat:4 sayılı yerde bulunan Biz TV isimli iş yerinde yapılan aramada elde edilen dokümanların incelenmesinde; 

-(1) Adet ‘ece ajandası 2000’ antetli ajandada;

-5 ocak tarihli sayfasında; “iki yıldır Merkez Bankası Edirne şubesinde çalışmakta olan Aydan ….. isimli şahısın dönmesi lazım” 

-“15 şubat tarihli sayfasında; Mustafa DUYAR’ın katili Ahmet …… Nuri ERGİN’in adamı Avukatı 053….…..” şeklinde yazıların olduğu, 

-“10 eylül tarihli sayfasında Tevfik ERKAN, Sicil: 25286 (İstanbul 14.İcra Müdürlüğü) öncelikle Bakırköy icra müdürlüğü, Şişli icra müdürlüğü talep ediyor” ibarelerinin olduğu, diğer sayfalarda sekreter notlarının ve telefon numaralarının olduğu;  

-(1) Adet 19 sayfadan ibaret –GİZLİ- ibareli ve Dr. Adil serdar SAÇAN imzalı -Çok Gizli- ibaresi ile biten mavi Mavi plastik dosya incelemesinde;

 “Fethullah GÜLEN gurubu ile ilgili yazıların, konu ile ilgili gizli ve çok gizli ibareli savcılık yazışmalarının, Veli KÜÇÜK liderliğindeki yapılanmanın araştırılması için proje çalışma gurubu izin talep yazısı, Adil Serdar SAÇAN’ın müdüriyet makamına yazdığı Fethullah GÜLEN ile ilişkisinin bulunmadığını anlattığı dilekçenin bulunduğu;

-(1) Adet 61 sayfadan ibaret “Başbakan Yardımcısı” ibaresi ile başlayan ve 194’üncü Potual ibaresi ile biten şeffaf föy dosya, içerisinde; 

-4,5,6,7,8,9,17,18,19 nolu sayfalarında AKP millet vekilleri, aynı zamanda bakan olan kişilerin kısa öz geçmişlerinin bulunduğu;

-(1) Adet 93 sayfadan ibaret olan ve “Atatürkçü Düşünce Derneği” ibaresi ile başlayıp “Aslı Gibidir” ibaresi ile biten mavi plastik dosya içerisinde;

 -17 nolu sayfada “Şükran ……. imzalı Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği’nin yasadışı faaliyetleri hakkında dilekçe” olduğu,

-18 nolu sayfada “Cengiz …….. imzalı Cumhurbaşkanlığı yüce katına başlığı altında Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği çatısı altındaki yolsuzluklardan” bahsedildiği, 

-19 nolu sayfada “Sayın yetkililer başlığı altında “Bütün bu sözlerin sivil toplum kuruluşları birliği girişimini halen yöneticileri konumunda bulunan Çağdaş Eğitim Vakfı başkanı Gülseren …….e Çağdaş Yaşamı Destekleme derneği başkanı Türkan …..’a Atatürkçü düşünce derneği yönetiminde İlhan …..’a demokratik ilkeler derneği başkanı Eğnin …..’a ve Evmen …..’a  68 birliği başkanı Haşmet ….’a” dır. “bu birliğin yöneticileri benim de dahil olduğum dernek ve vakıf dahil olmak üzere pek çok derneği ve vakfı baskı ve tehditlerle zorla girişimlerine dahil olmaya zorlamakta, bu girişime girmeyenleri ölümle dahi tehdit etmektedir. Başta Cumhuriyetimizi koruma düşüncesinde olduğumuz bu girişime girince maalesef bunların kirli yüzünden ve karanlık ilişkilerinden çok korktum. Eski Dev genç militanlarının cirit attığı, Apo yandaşlarının PKK’lıların hüküm sürdüğü ve dünya kiliseler birliği dahil birçok yabancı kuruluştan aldıkları milyonlarca doları çıkarlarına hizmet ettiren bu girişime dur denilmelidir” ibarelerinin olduğu; 

-61 ve 62 nolu sayfalarda “komiser Bayram ….. imzalı Çağdaş Eğitim Vakfı başkanı Gülseven …….’in kendisine rüşvet teklif etmesi ile ilgili olarak Terörle Mücadele Şube Müdürlüğüne yazdığı rapor olduğu,

-63 nolu sayfada gyasen@süperonline.com adresinden 05.01.2002 tarihinde hayricanoz nick name li kişiye gönderdiği mail olduğu ve içeriğinde “Ankara da Necip, Hüseyin, Ergün ve Zübeyir ….. ile bir araya gelerek bir durum değerlendirmesi yaptık ortak görüş ikimizin en kısa zamanda Nuh …… giderek görüntü ve seslerin montaj olduğu böyle bir konuşmanın geçmediğini söylememiz gerekiyor yoksa çok kötü olacak benden bu fedakarlığı esirgeme lütfen, Cumhuriyeti, Atatürk’ü seviyorsan lütfen Nuh beye gidip ifade verelim, konuştuklarımızı inkar edelim. Bak eğer bu fedakarlığı yaparsan bodrum’daki yazlığımı hemen sana vermeye hazırım, telefon açma dinleniyor acele email çek G.G.YAŞER”.,  

-gyasen@süperonline.com adresinden 23.01.2002 tarihinde hayricanoz nick name li kişiye gönderdiği mail olduğu ve içeriğinde “Sevgili Mesut Fettullahın davası ile ilgili aleyhte yeni tanıklar bulmamız lazım. Bizim Avukat Hüseyin bey mahkemenin aleyhimize doğru gittiğini, Eyüp ve Serhat alçaklarının da her an karşı tarafa dönebileceğini söyledi. Şu bizim Serhatın bir akrabası varmış. Cihat isminde bir çocuk. Biraz para vererek Fettullah aleyhinde mahkemeye çıkartmayı düşünüyorum. Bu konuda bizim emekli Albay Cem beyde çocuklarla konuşarak teklifin sanki askerden geldiğini ima edecek ve benimle irtibatlı olduğunu söylemeyecek. Şu an bir tek buna bel bağladım. Durumlar bildiğin gibi değil. Acilen yeni tanıklar bulmamız lazım. Fevzi ….. Paşa ve Kemal Yavuz Paşa vasıtasıyla görüştüm. MGK genel sekreteri Tuncer KILINÇ ile bir kez daha bu konuda görüşeceğiz. Senin söylemek istediğin bir konu varsa bana mail olarak gönder veya bir numaralı BİKE’NİN evinde görüşelim. Sakın telefonda açık konuşma. Dünya kiliseler birliği ile Lionslardan Arif bey vasıtası ile para yardımı sözü aldım. hiç korkma herşey yoluna girecek. Şu PKK’lı Ramazan ……… denen çocuğa burs vermeye devam ediyorum. Ama resmi kayıtlarda göstermiyorum. Bu çocukla tekrar bir görüşmemiz lazım. İkna edebilirsek Fettullah aleyhinde tanık yapalım. Yoksa işimiz yaş…..Cevap bekliyorum sevgiyle kal. Gülseven ……… yeni telefonum 055……… not: eski telefonum 05……. dinleniyor onu arama senin avea hattını da aldırıyorum.” Şeklinde mail olduğu,
-85 nolu sayfada ÇOK GİZLİ ibaresiyle Işık Tarikatla bağlantısı olduğu tespit edilen rütbeli Emniyet mensupların bulunduğu 102 kişilik liste olduğu,

-88 nolu sayfada Öğrenci isimlerinin ve açık kimliklerinin olduğu ve bazı isimlerin karşısına PKK lı diye işaretlendiği liste olduğu,

-(1) adet üzerinde “SSK GENEL MÜDÜRÜ KEMAL KILIÇTAROĞLU (KARABULUT) ‘UN KURUMU TRİLYONLARCA ZARARA UĞRATAN İCRAATLARI” yazıları bulunan 12 sayfalık faks çıktısı incelendiğinde,adı geçenin genel müdürlük yaptığı dönem ile ilgili bilgilerin bulunduğu  anlaşılmıştır.

ŞÜPHELİ ADİL SERDAR SAÇAN’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER

Adil Serdar SAÇAN’dan elde edilen dokümanlarda;  Eminönü İlçesi Dalbastı Sokak No:13/3 sayılı işyerinde yapılan aramada el konulan dokümanın yapılan incelemesinde; 

-73 den 92 ye kadar numaralandırılan Kohem davası isimli doküman içeriğinde; Ekrem …… isimli şahsın Ankara DGM Cumhuriyet Baş savcılığına sunmuş olduğu 21.11.2001 tarihli dilekçesi, 18.05.2002 tarihli Rumuz PAŞA GG.G.G.U dipnotlu çok önemli dikkate alınması önemle rica olunur başlıklı Emniyet Müdürü Ş.U hakkında çeşitli ithamların olduğu 4 sayfalık yazı, SUR-TUR firmasına ait olduğu değerlendirilen Erol …. ile ilgili Hesap detaylarının olduğu,  

-67 den 72 ye kadar numaralandırılan dokümanın içeriğinde; 6 sayfalık yazı olduğu yazı içerisinde ‘Komplo teorilerinin her gün birbirini kovaladığı ülkemizde bu tip olayların mimarı bir kişinin geçmişine ve yaptıklarına bir göz atmak kamuoyunun gerçekleri öğrenmesi açısından yararlı olacaktır’ şeklinde başlayan yazıda; Adil Serdar SAÇAN ve Melih …….isimli komiser ile ilgili çeşitli iddiaların aktarıldığı Coşkun …….. isimli şahsın Kaçakçılık ve Organize şube Müdürlüğüne getirildiği, Coşkun ……….’in bu şubede çalışmasının uygun olmadığı, şeklinde yazıların olduğu,

-Büyükçekmece ilçesi Bahçeşehir 1.kısım Banu evleri Akik konakları A/6 No:14 Kat :6 sayılı ikamet adresinde yapılan aramada elde edilen, 

—Tarafımızdan 1’den 2ye kadar numaralandırılmış Gözaltına alınması planlanan kişiler’ başlığı ile başlayan ‘muhasebeciler belirtilen liste haricindedir’ ibaresi ile biten dokümanın yapılan incelemesinde; Gözaltına alınması planlaması yapılan kişiler başlığı altında herhangi bir tarih bilgisi bulunmayan Büyükşehir belediyesi, Büyükşehir belediyesi eski çalışanları, ALBAYRAKLAR şirketinden, İstanbul 28. noter baş katibi Kağıthane belediyesi çalışanları ara başlıkları altında toplam 32 kişinin isminin bulunduğu,

—Tarafımızdan 80’den 89’a kadar numaralandırılmış dokümanlarda yapılan incelemede; 

-80. sayfa da; “Kamu Yon Dr. Ve Hukukçu yazar ele geçirmenin iki yönü; küresel boyut başlıklı, “1-kendi isteklerini gerçekleştirme. Amaçları karşı devrim bu maksatla rejimi savunanları kamuoyu nezdinde gözden düşürüyorlar, düşman addettikleri kişileri ortadan kaldırıyorlar, bu silahsız terör uygulamadır.- Yöntem, Özel çalışma grupları oluşturmak, (Yandaş basın, internet ve ulusal basındaki ajanları) internet ve basın ortamında karalama, bu amaçla kendilerinden olmayan basına da servis yapıyorlar. Dinleme, illegal arama ( Van 100. yıl ün. Rek. Avukatının bürosu Nuh ….. örnekleri) Teoman …… Özdemir ……, 2. Yabancı İst. Servislerine servis yapmak, çok gizli bilgilerin internet aracılığı ile yasadışı servis edilmesi gibi (değerlendirilen) hukuki boyut 2001, 2003, 1988 soruşturmaları ele geçen belgeler, Kanserli bir kütle var derhal almak gerekiyor, Silahsız terör örgütü kabul edilip kapsamını genişletilmeli, Ergenekon da Savcılığın bakış açısı çok tehlikeli, Anayasanın değiştirilmez illa üç maddesini savunmak terör örgütü üyesi olmak olarak yorumlanıyor. Bu durumda fetipi faydi kaydi örgüt, Devlet bir terör örgütü tarafından ele geçiriliyor, Bu kapsamda Cumhuriyetçi Atatürkçü ilerici tüm devlet memurları sistemli olarak yok ediliyor” şeklinde el yazmalarının olduğu,

-81.sayfa da; “Terörle mücadele yasası da geçti silahsız terör örgütü f tipinin önü açıldı 2557, 5397(2005) tarihli yasayla İst.-Daire BŞK. Yetki verildi, İst. Bşk. fet.tipi, f- ulusalcı dalgayı kolay aşarız dedi Ergenekon da başvuru, Ulusalcılara terörist mi diyorsunuz” şeklinde el yazmalarının olduğu,

-84. sayfa da; Nemci …., Tufan ….., Harun …… gönüllü ortaklar, Necmi …….. Dudullu Ziya Şark Sof. Ortağı, Mustafa …….. Mali Müşavir, 1999 sonunda Servis ihalesi dörde bölünüyor sadece bir kişi katılıyor Ertaçlar şirketi katılıyor sonra vazgeçiyor ALBAYRAKLAR ihaleyi bunlardan alır, Çöp işinde en büyük işi yapıyorlar şeklinde el yazması notlar olduğu,

 -86. sayfa da; İşletme müdürü Kemal ……., Nuri ……, Osman …… adamları, Avukat belediyenin huk. Müşaviri, Mahmut …… Albayraklar’ın yanından ayrılmaz, Çevre Koruma Genel Başkanı Mustafa …….’le görüşülebilir bunlara gıcık şeklinde el yazması notlar olduğu,

-87. sayfada; ALBAYRAKLAR’la ilgili el yazması notların olduğu 88. sayfada; adres tarifi olduğu belirlenmiştir. 

ŞÜPHELİ EMCET OLCAYTU’DAN ELE GEÇİRİLEN DELİLLER:

Emcet OLCAYTU isimli şahsın İlimiz Kadıköy İlçesi Eğitim Mahallesi Nahitbey Sokak No:4 sayılı adresinde yapılan aramada elde edilen dokümanların yapılan incelemesinde;

- 4’ den 19’ a kadar numaralandırılan dokümanların içeriğinde; Azerbaycan Cumhuriyeti ile ilgili siyasi, coğrafi, sosyal içerikli bilgilerin olduğu ve Haydar Aliyev’in özgeçmişinin yer aldığı, Azerbaycan’daki siyasi partiler ile ilgili bilgilerin olduğu bilgisayar çıktısı yazı olduğu,

- 35 ve 36 olarak numaralandırılan dokümanların içeriğinin; Uğur MUMCU cinayetinde aktif rol oynayan Ömer ……hakkında Kemal ……. tarafından bilgi verildiği, Ömer ……. ın aslında Yeşil olduğu ve Ömer …….’ ın eşkalinin verildiği, bugüne kadar kullandığı sahte kimliklerin yazıldığı, Ömer ……’ ın Bakırköy Cumhuriyet Başsavcılığındaki dosyasının kaybolduğunu anlatan el yazması iki (2) sayfalık doküman olduğu,

- 64’ den 69’ a kadar numaralandırılan dokümanların içeriğinin; 

- Vitali ……’ in Rus Yahudisi İan …….koordinatörlüğünde Dohuk’ da  PKK-KDP ve Türkiye Gladyosu’ndan birkaç kişinin katıldığı toplantı neticesinde Şemdinli Olaylarının patlak verdiği, Seferi YILMAZ’ ın olaydan önce haberi olduğu, Suriye’ ye karşı operasyon öncesi Türkiye’ de istikrarsızlığın çıkarılacağı,

- CHP Hakkari Milletvekili Esat CANAN’ ın DTP’ nin resmi olmayan kurucusu olduğu, uyuşturucu güzergahının yeniden açılması için Şemdinli’ nin seçildiği, şeklinde yazıların olduğu,

 - Van Savcısı S……….’ ın da Rektörü tutuklatan adam olduğu ve telefon kayıtlarının olduğu, yayınlanması konusunda sorulması gerektiği, yukarının izninin olması gerektiği,

— Genelkurmay Başkanı’ nın Şemdinli olayını göremediği, aklı fikrinin köşkte olduğu, Tayyip’ le arasını iyi tuttuğu, Hilmi ÖZKÖK’ e üç kez suikast girişiminde bulunulduğu ancak kendilerinin bilgisi olmadığı fakat takip ettikleri için bildiklerini, bilinçli olarak sonuç alınmadığını, askerin demokrat olmayacağını, kendisinin Yaşar Paşa’ ya güvenmediğini, ondan sonrakine güvendiğini çünkü temiz olmadığını, eteğinde çok taş olduğunu sallandıkça döküleceğini, yukarının talimatı doğrultusunda güvenilir basın kuruluşları ve mensuplarıyla bu bilgilerin ilk olarak paylaşıldığı, şeklinde yazıların olduğu, 

-Türkiye’nin Lazistan, Kürdistan ve Türkiye diye bölünme tehlikesinin kalktığını, Türkiye’nin toptan satın alındığını, yetmiş kişilik Türkiye Sevdalıları Grubunun oluşturulduğu, Pentagon’ un 175 Milyar Dolar ayırarak Kemalist bir merkez parti kurdurduğu, işin içinde Sami ……gibi Hüseyin …….’ın olduğu bu şahsın fotoğrafının olmadığı ancak kendilerinde olduğu, bunların hepsinin Şemdinli sürecinin arkasından devreye sokulacak hazırlıklar olduğu şeklinde ibarelerin yer aldığı bilgisayar çıktısı doküman olduğu,

-77 ve 79 olarak numaralandırılan dokümanların içeriğinin; “AYDIN ÇİNE BİLGİLERİ” başlıklı Cumhuriyet Savcısı Zekeriya ÖZ hakkında fişleme bilgilerinin yer aldığı iki (2) sayfalık doküman olduğu,

-80 olarak numaralandırılan dokümanın içeriğinin; “Makedonya’nın başkenti Üsküp’ te yaşayan Nadri isimli bir şahsın verdiği bilgiye göre : Tuncay GÜNEY 1995-1996 yılları arasında bir dönem eski futbolcu Tanju ……… la birlikte Üsküp’ te kaçakmış.Tanju’ yu ve Tuncay’ ı Üsküp’ e kaçıran kişinin Piç Metin olduğunu söylüyor. Piç Metin Arnavut Sami’ nin (Hoştan) adamı “şeklinde ibarelerin yer aldığı doküman olduğu, 

-124 olarak numaralandırılan sayfasında İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürü hakkında fişleme bilgilerinin olduğu, 

-125 olarak numaralandırılan sayfasında “suçlular listesi” yazılarak üzeri karalanan yazıda Başbakan Recep Tayip ERDOĞAN, Soruşturma Savcısı ve soruşturmada görev alan emniyet görevlilerinin isimlerinin bulunduğu,

17-Adnan TÜRKKAN’ın İlimiz Beyoğlu İlçesi Meşrutiyet Caddesi No:3 Kat:2 sayılı adreste yapılan arama işleminde çok sayıda evrak, ajanda, not kâğıtları bulunarak el konulmuştur. El konulan malzemelerin yapılan incelemesinde;

14/7 sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; Bilgisayar ortamında yazılmış, çeşitli isimlerin unvan bilgileri telefon bilgilerinin yer aldığı, İsimlerin karşısında Avukat, M.Ü öğretim üyesi gibi ünvanların yer aldığı, karşısında telefon numaraları ve atlattı, 50 YTL alındı, görüşme yapıldı, olumsuz gibi ibarelerin yazılı olduğu belge olduğu görülmüştür. 

ÖRGÜTÜN GİZLİLİK PRENSİBİ

Örgütün anayasasını teşkil eden “ERGENEKON” dokümanına ve sivil yapılanmanın temelini oluşturan “LOBİ” dokümanına bakıldığında, örgütün birtakım prensiplerinin olduğu ve örgüt mensuplarının bu prensiplere bağlı hareket etmeleri gerektiği belirtilmiştir.

Örgütün prensipleri ve bu prensiplerin dayanakları bir önceki iddianamemizde ayrıntılı olarak anlatılmıştır. Soruşturma kapsamında devam eden çalışmalarda şüphelilerin bu prensiplerden özellikle örgütün vazgeçilmez prensibi olan gizlilik prensibine çok dikkat ettikleri ve bunun yanı sıra telefon dinlemelerine karşı tedbir alma ve Kod isim kullanma prensiplerini de uyguladıkları tespit edilmiştir. Konu ile ilgili elde edilen deliller ilgili başlıklar altında sırası ile anlatılacaktır.

*Tape No: 4900, da kayıtlı 05.06.2008 saat:15.56 da Erol Mütercimleri’in Cihangir TEKCAN ile yaptığı mesajlaşmada; “ Bülent abiye msjimdir. Bilgi icin erol abi dikkatlerine:Çok aybediyosun, su-i zan ediyosun. 30lu yasimizi gectik hala cocuk muamelesi yapmaya calisiyosun. cerkez ali kütüge kızacağına, bana gönül koyuyorsun ben, misafirimizdir, abimizdir diye isimden feragat edip erol abiye refakat ettim ben Türk'üm, soyum tertemiz. KRİPTO konuşulacak bilgi asil aliden saklanilmalidir sen, ayrıca londrada'ki resepsiyonla ilgileniyordun yakin olsun diye erol abi acıkınca yemeğe götürdk maltepeye yakin olsun, hem de hos ortamı var diye dış ticaretin lokaline gectik, sen arayınca da davet ettik. Nedir mevzu, nedir konum anlayamadım. Ama görsmek istemiyorsan da, cerkezleri çok seviyorsan da, istemiyorum dersin olur biter.”
*Tape Kayıt No:6603 de kayıtlı 14.03.2008 saat:20:54 de Nergiz isimli bayanla yaptığı görüşmede özetle; Nergiz isimli bayanın “KEMAL BEY SİZİN ASKERİ KİMLİĞİNİZ YOK MU” dediği Kemal AYDIN’ ın “ŞİMDİ SİZ BURALARDA OTURANLAR BU İŞLERİN ÖZEL OLDUĞUNU  BİLMİYORMUSUNUZ” dediği Nergiz’ in “Nasıl özel olduğunu” dediği Kemal AYDIN’ ın “Ne  şimdi ne diyim telefonda bişey söylemiyorum ben telefonda bunlar söylenmez gizli olacak size bişey” dediği ve görüşmenin devamında Kemal AYDIN’ ın Merkez Orduevine giremediği için buluşmanın iptal edildiği anlaşılmıştır.

*Tape No: 4481, de kayıtlı 21.02.2008 saat:13.20 de Nilüfer…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nilüfer’in “ben bu Ankara ile ilgili bi isim verecemde” “Bununla görüşebilirim de mi” dediği, H.Atilla UĞUR’un “Tabi TABİ AMA ÇOKTA AÇIK SÖYLEMEYİN EVET” dediği, Nilüfer’in “bu takip edilen MİLİTAN vardı ya” “Ankara’da, onun dağıtımı belli olmuş, kişi de belli” dediği, H.Atilla UĞUR’un “Ee biliyorum biliyorum sizdeki isim var mı sizde” dediği, Nilüfer’in “Var bende isim” dediği, H.Atilla UĞUR’un “Ee tamam teyit edelim o zaman karşılıklı bi saniye” dediği tespit edilmiştir.

*Tape No: 4488, de kayıtlı 26.02.2008 saat:16.16 da X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.Atilla UĞUR’un “Bu hani küçük odalarda otururken telefon çekmesin filan diye ufak şeyler var aletler jammer (ses kesen cihaz), küçük” dediği, X Şahsın “Sigara mı ?” dediği, H.Atilla UĞUR’un “onun gibi” “onlar lazım, acil” “Acil derken mesela bu akşam almam lazım senden” “2 gün sonra da geri vermem lazım, düşün beni ara” dediği, X Şahsın “tamam” dediği tespit edilmiştir.

*Tape No: 4575, te kayıtlı 25.04.2008 saat:11.05 de Necdet…? ile yaptığı görüşmede özetle; Necdet’in “Emredin Komutanım” dediği, H.Atilla UĞUR’un “Şimdi saat 14:45 sıralarında” “Hayat Residint otel var Harbiyede” “biliyorsun, Harbiyede bi resint otelin önünde olun. Yalnız Otel görevlilerine filan asla benim kim olduğumdan kimi beklediğinizden filan bahsetmeyin arkadaşları da ikaz et.” “Ondan sonra bende orada olacağım. Ordan bir yere gideceğiz. Tamam yavrum.” dediği, Necdet’in “Emredersiniz 14:45 te Hayat Residans otelin önünde olacağım komutanım.” dediği tespit edilmiştir.

*Tape No: 4711, de kayıtlı 14.03.2008 saat:18.45 de Bülent GÖKTUNA ile yaptığı görüşmede özetle; H.Atilla UĞUR’un “Alo merhabalar iyi akşamlar Tevfik (Kod)” “iki şey söyliyeceğim” dediği, Bülent GÖKTUNA’nın “Bi dakka size bi numara Işıl versin” “Size Işıl Hanım bi numara verir ofisten ararsanız” “Yo siz Işılı arayın da siz ondan alın ben buradan aramayım biraz daha SAĞLAM olur” dediği tespit edilmiştir

*Tape No: 4755’ de kayıtlı 21.03.2008 saat:09.16 te Tunç AKKOÇ’un Erkin ETİKE ile yaptığı görüşmede özetle; Erkin ETİKE’nin “Arama bitti mi?” “Burda kimseyi almıyorlar da, herkes dışarıda.” “Peki abi, şey Atilla İLHAN’da belgeleri, falan filan şey yapabilirsiniz yani. Geçici olarak bi arkadaşın evine götürebilirsiniz. ADNAN’ ın evine mesela.” dediği, “…tedbir alınabilir yani” dediği tespit edilmiştir.

*Tape No: 4757’ de kayıtlı 21.03.2008 saat:09.28 de Önder..? ile yaptığı görüşmede özetle;
 Tunç AKKOÇ’un “Önder bu masa üstünde, TGB İLE İLGİLİ ŞEYLERİN HEPSİNİ SİLİYORUZ, lazım mı sana?” dediği, Önder’in “Eeeee, sanırım hepsini Flash Diskime almış olmam lazım” dediği, Tunç AKKOÇ’un “… SİLMEMİZ LAZIM. ARAMA YAPIYORLAR BURDA” dediği tespit edilmiştir.

*Tape No: 4758’ de kayıtlı 21.03.2008 saat:10.14 te Adnan..? ile yaptığı görüşmede özetle;
 Tunç AKKOÇ’un “Laptop sende mi?” “Adnan sen kaynağa gitte, kaynakta kal…”  “…Hayır yani kaynaktan sen bi şey yap. Oraya bak. Kültür Merkezine sürekli bakar öyle bişey yapalım. Memet abiyle konuşalım. Memet AYTEKİN’ le. Açmayın diyo, şuanda” “Arama kararı yok diyo, sadece şey yapın diyo, kaynaktan diyo orayı bi şey yapın, gözleyin diyo yani.” dediği, Adnan’ın “BİLGİSAYARI TEMİZLİYİM, ÖYLE GEÇİM YA.” dediği, Tunç AKKOÇ’un “Hı hı. Ee bide bişey diycem. Kültür Merkezinde bişey var mı, olumsuz bişey. O bi daha düşünelim ya, bişey varsa gerekirse bu arada şey yapıcaz, ama yok herhalde bişey ya. Bu saatten sonra” dediği, Adnan’ın “Yani Ankara’ dakiler boşaltmışlar, şeyi, üye formlarını falan eve götürmüşler.” dediği tespit edilmiştir.
*Tape No: 4772’ de kayıtlı 25.03.2008 saat:22.48 de Tunç AKKOÇ’un Fırat..? ile yaptığı görüşmede özetle; Tunç AKKOÇ’un “…sabah onda e partide toplanmamız lazım” dediği, Fırat’ın “Napıcaz” dediği, Tunç AKKOÇ’un “…arkadaşlarla İlde tabi tam TELEFONLA NET KONUŞAMIYORUZ bazı” “Çok büyük başka bişey olur şimdi ben TELEFONLA BİŞEYLER VAR YANİ ORDA İL MERKEZİNDE BEN TELEFONLA KONUŞMUYORUZ yani şey olduğu için eee detayları sormadım onda buluşuyoruz sadece ee farklı gelişmeler olabilir yani gece başka şeyler olur onun dışında sen o zaman on ikide gel”  dediği tespit edilmiştir.

Tape No:4383’de  04.10.2007 günü saat  18:05 sıralarında H.Atilla UĞUR ile B.Hayrettin ALTINTAŞ arasında yapılan telefon görüşmesinde  H.Atilla UĞUR’un “1-1.30 arası yalnız dediğim gibi özellikle senden istirahamım şu çok dikkali ol oraya bir bak tamam mı” “Ortama bir bak ki yani orda şey yapmayalım” “Görüntülenmeyelim” dediği B.Hayrettin ALTINTAŞ’ın “Tamam tamam abi” “Kendisine de söyleyeyim böyle düzgün bir yer” dediği H.Atilla UĞUR’un “Tabi canım şöyle kapalı bir yer varsa orda görüşelim” dediği anlaşılmıştır.

Tape No: 4388’de  16.11.2007günü saat  14:27 sıralarında G.Levent ÖZEN ile H.Atilla UĞUR arasında yapılan telefon görüşmesinde  H.Atilla UĞUR’un “Benim bu gelişimle ilgili hiç kimseye bilgi verme Talat bey, Mehmet bey Ahmet bey hiç kimseye bilgi verme yalnızca sen bil tamam mı hadi yanaklarından öpüyorum” dediği anlaşılmıştır.

Tape No:4406’da  29.11.2007 günü saat  12:10 sıralarında H.Atilla UĞUR ile X Şahıs arasında yapılan telefon görüşmesinde X Şahıs’ın “Tamam o zaman biraz sonra arayım o zaman.” dediği H.Atilla UĞUR’un “Bu konuları sade sen bileceksin tabi.” “Yanındaki veya bir başkası bilmeyecek” dediği anlaşılmıştır.

Tape No: 4410’da  03.12.2007 günü saat  12:50 H.Atilla UĞUR ile B. Hayrettin ALTINTAŞ arasında yapılan görüşmede  H.Atilla UĞUR’un “Bu konudan kimsenin haberi olmasın” “Yani Talat bey dahil, şey dahil, ben burada da kimseye söylemiyorum çünkü” dediği  B. Hayrettin ALTINTAŞ’ın “Tamam, tamam oldu abi” dediği H.Atilla UĞUR’un “Ben o şekilde Çarşamba akşamı orda olurum” dediği B. Hayrettin ALTINTAŞ’ın “Tamam oldu abi baş üstüne” dediği anlaşılmıştır.

Tape No:4411’de  03.12.2007 günü saat  15:50 sıralarında H.Atilla UĞUR ile Şeyda ALTUĞ arasında yapılan telefon görüşmesinde  ŞEYDA ALTUĞ’un “Hatırlar mısınız bana bir tane mail gönder… bana değil de Bülent Beye göndermişsiniz 2 maddelik bir mail” “Birinci maddesi ııı.. şimdi ben onu İngilizceye çevirdiğim için Türkçesini de tam olarak hatırlayamadım.” dediği H.Atilla UĞUR
‘un “Ha ben biliyorum ne gönderdiğimi biliyorum ıı.. onlarla ilgili biz şu anda bir çalışma yapıyoruz yani çalışma netleşmediği için ben size dönmedim” dediği Şeyda ALTUĞ’un “Haa. Anladım. Ben de onu karşı taraftaki kişiyle paylaştım da karşıdaki adamcağız da bana bu bilgiyi çok detaylı…” dediği H.Atilla UĞUR’un “Ya biliyorum, biliyorum. Ben onun teknik detaylarını ilgili bir arkadaşımız çalışıyor ilgili firmanın içinde” “Çok açık da söylemeyeyim.” “Iıı.. o çalışıyor. Bize ulaştıracak, ulaştırır ulaştırmaz ben zaten sizinle kontak kurcam.” dediği Şeyda ALTUĞ’un “Tamam oldu. peki tamam bekleyelim o zaman.” dediği anlaşılmıştır.

Tape No:4458’de  29.01.2008 günü saat 20:21 sıralarında  H. ATİLLA UĞUR ile BÜLENT GÖKTUNA arasında yapılan telefon görüşmesinde 
H. ATİLLA UĞUR’un “Ee bugün konuştuklarımızı ee ikinci bir emir ben söyleyene kadar kimseyle paylaşmayalım olur mu” dediği  BÜLENT GÖKTUNA’nın “Anlamadım bugünküleri” dediği  H. ATİLLA UĞUR’un “Şu anda paylaştık mı evet bugün konuştuklarımızı paylaşmadık dimi kimseyle” dediği devamında  BÜLENT GÖKTUNA’nın “Niye paylaşmayalım mı” dediği  H. ATİLLA UĞUR’un “Ya şu anda paylaşmayalım yarın 11’de bidaha bi aynı vatandaşla görüşecez” “Yeni yeni bilgi bulguları getirecek” “Aa saat 11’de ben sizi arayacam ondan sonra ee bir strateji planlarız” dediği anlaşılmıştır.
Tape No:6451’de kayıtlı, 05.06.2008 günü saat:15.52’de Halis Yavuz IŞIKLAR’ın Nurettin..? isimli şahısla yaptığı görüşmede; uzun bir müddet Halis Yavuz’un göz probleminden ve tedavi sürecinden bahsettikten sonra, siyasi konuları konuşmaya .başladıkları bu esnada Halis’in “Bak şimdi yanımda birisi var konuşma diyor dürtüklüyor telefonlar dinleniyor diyo” dediği, Nurettin’in “Tamam konuşma abi doğrudur tamam” dediği, Halis’in “Tamam mı,  yanımdaki öyle ikaz ediyor konuşma diyor” dediği, Nurettin’in “Tamam doğru söylüyorsun konuşmamak lazım” dediği,

*Tape No.6452’de kayıtlı, 17.06.2008 günü saat:13.53’te Halis Yavuz IŞIKLAR’ın Sezen..? isimli şahısla yaptığı görüşmede; aralarında bir süre günlük konuşmalar yaptıktan sonra Yavuz’un Yalçın ÖZÇELİK isimli bir şahıs hakkında muhatabından bilgi istediği, söz konusu şahsı tanıyıp tanımadığını sorduğu, Sezen’in “Ya ben bir Yalçın ÖZKILIÇ tanıyorum o da hani böyle sirke mirke içen. Çukur Kahvedeymiymiş. Ben hiç tanıyamadım abi onu yani ben şahsen..” dediği, bunun üzerine Yavuz’un “Şimdi telefonlar benim dinlenir isim vermeyelim tamam mı sonra konuşuruz tamam mı” dediği, görüşmenin devamında Yavuz’sun Ercan ARAFATOĞLU isimli şahsı sorduğu, Sezen’in “Abi bir  şey yapalım yan yana gelip bir konuyu  başka türlü değerlendirelim isterseniz” dediği,

*Tape No: 6880 de kayıtlı, 08.01.2008 saat: 19:06 da İbrahim ÖZCAN’ ın Veysel UZUN ile yaptığı görüşmede; Veysel’ in “bizde iyi bir iş düştü işte hep beraber yiyelim şu işten paramızı” dediği, İbrahim ÖZCAN’ ın “Yarin ben yarin bölge komutanlığına gidecem bende yani ...” “Bölge komutanlığına Jandarma bölge komutanlığına” “TELEFONDA KONUŞMAYAK” dediği, Veysel UZUN’ un “Konuşmayacaz senin telefonunu bir arkadaşıma verecem” dediği, İbrahim ÖZCAN’ ın “Yok verme kimseye sende kalsın” dediği, Veysel UZUN’ un “bizimde işimiz komutanlığınan” dediği, İbrahim ÖZCAN’ ın “Bizden et istediler et ilen ilgili kasaptan” dediği,
*Tape No: 6899 da kayıtlı, 03.04.2008 saat: 20:38 de İbrahim ÖZCAN’ ın Selahattin...? ile yaptığı görüşmede; Selahattin’ in “Bu şimdi beni aradı Almanyadan yedisinde gelecekmiş abi” dediği, İbrahim ÖZCAN’ ın “Aradı bir sıkıntısı varmış onu çözmeleri lazım” dediği, Selahattin’ in “Ne sıkıntısı abi” dediği, İbrahim ÖZCAN’ ın “Onu söylerim ben sana TELEFONDA DEĞİL TAMAM” “yarın ben uğrarım o zaman şeyi ne yaptın bu ibne Şahin ÖZERi” “O İBNE ARIZA YAPARSA BİLİYORSUN NE YAPACAĞINI” dediği, Selahattin’ in “BİLİYORUM ABİ BİLİYORUM” dediği, 
*Tape No: 6916 da kayıtlı, 18.06.2008 saat: 12:15 de İbrahim ÖZCAN’ ın Hakan...? ile yaptığı görüşmede; Hakan’ ın “senin o elemanların soyadı neydi ya” “Rize deki” “Şey lazım bize abi HEM MAKİNA HEMDE SİGARA” dediği, İbrahim ÖZCAN’ ın “BENİM ÖYLE İŞLERLE İŞİM OLMAZ BENİ ÖYLE İŞLERLE TELEFONDAN ARAMA” dediği, Hakan’ ın “Ha tamam abi görüşürüz” dediği,

*Tape No: 6923’te kayıtlı, 26.01.2008 günü saat:10.29’da Hamza DEMİR’in X Şahısla yaptığı görüşmede; aralarında bir süere günlük konuşmalar yaptıktan sonra X şahsın İzmir’de olduğunu belirtmesinden sonra, X şahsın “Adamın yerini SİT ALANINA sokmuşlar” dediği, Hamza’nın “Ha o bi bi konuyu öğrenek de ona göre şey yapalım” dediği, X şahsın “Ya bu Mustafa ... Mustafa’yı tanıştırdın korkak biri bu ne iştir la telefon açıyorum telefona çıkmıyor bişi konuşmıcan bişi etmiycen” dediği, ..ya telefondan da sorma adamların hep dinleniyor telefonları ya.” dediği, X şahsın “…senin ki nasıl senin telefon nasıl” diye sorması üzerine Hamza’nın “bu iyi canım öbür 532 li sakat da” dediği,

*Tape No:6929’da kayıtlı, 31.01.2008 günü saat:12.44’te Hamza DEMİR’in Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; Kemal AYDIN’ın “Güzel Türk gözlerinden öpüyorum” dediği, Hamza’nın “Abicim ellerinden öperim abim nasılsın” dediği, devamında yine Hamza’nın “Ben sana ufak bir bilgi verecem de bi RAPOR tutucam da. Bu Kilis’te bizim Türk şirketleri üzerinden oranın biliyon şey o toprak satma olayı falan durduydu şimdi bizim Türk şirketleri üzerinden bizim Ahmet abi aradı dediki gardaş dağlara taşlara bu Yahudiler para veriyor dönümüne 1 milyar 2 milyar veriyorlar dedi bizim Türk şirketleri üzerinden dedi. Abi ben ismini falan hep alıcam. Şu anda Ahmet abi Kilis’te. Dün beni aradı epey dertlendi ağlıyor.” dediği, Kemal’in “TELEFONDA KONUŞMA” dediği,

*Tape No:6936’da kayıtlı, 14.02.2008 günü saat:10.29’da Hamza DEMİR’in Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; Hamza’nın Abi dün mesajımı aldın mı diye şey yaptım” dediği, Kemal’in “Aldım aldım” dediği, Hamza’nın “Ben bi iki konu daha varda. Abi onun için” demesi üzerine Kemal AYDIN’ın “TELEFONDA KONUŞMAYALIM” dediği, Hamza’nın “Tamam he biliyom onun için” dediği,

Tape No:6963, te kayıtlı 29.01.2008 saat:15.27 de Sema…? ile yaptığı görüşmede özetle; Muhammet’in “Yarın gelde bana bak o gün konuştuğumuz konu vardıya kızla ilgili” dediği, Sema’nın “Yurttaki yuvadaki” dediği, Muhammet’in “Onla ilgili bir gelişme var bir ikincisde flash diskin lazım” dediği, Sema’nın “Ne gelişmesi” dediği, Muhammet’in “Ya gelince anlatırım TELEFONDA OLMAZ” dediği tespit edilmiştir.

*Tape No: 4635, te kayıtlı 07.01.2008 saat:18.09 da Barbaros Hayrettin ALTINTAŞ’ın Bayram…? ile yaptığı görüşmede özetle; Barbaros’un “Sen hava alanına gidin, ben sana bir numara vereceğim” “Bülent beyi alıyorsun çıkarken telefon açıyorsun, biz BEN MİSAFİRİ ALDIM DİYORSUN SADECE TELEFONDA” “Biz geliyoruz diyorsun” dediği, Bayram’ın “O kadar diyorum, peki nereye götüreceğim abi bellimi” dediği, Barbaros’un “Bir dakika Nuray nereye gideceklerdi” “0505 213 71 23” “Bülent bey söyler sana” “Sonrada BU NUMARAYI İPTAL EDİYORSUN abi” dediği tespit edilmiştir.

*Tape No: 7245’de kayıtlı, 10.09.2008 günü saat: 22.09’da Noyan ÇALIKUŞU’nun M. Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede; aralarında bir süre Cezaevinde bulunan Kemal AYDIN hakkında görüştükleri, bu çerçevede M. Ali’nin Neriman AYDIN ile Tekirdağda bulunan Cezaevine Kemal AYDIN’ı ziyarete gideceklerinden bahsettikten sonra Noyan ÇALIKUŞU’nun “Tamam konuşuruz orda telefonları şey radyonun kenarına koyar yine konuşuruz” dediği, 

*Tape No: 7415’te kayıtlı, 03.07.2008 günü saat:17.00’da Noyan ÇALIKUŞU’nun Hatice BAHTİYAR ile yaptığı görüşmede; Hatice’nin Noyan’a nasıl olduğunu sorması üzerine Noyan’ın “Ya iyiyim şükür işte devletin içine düştüğü felaket uçurumunu yaşıyoruz Hatice abla.” dediği ve bir süre yürütülen soruşturma kapsamındaki gözaltılar dan bahsettikleri, devamında Hatice’nin “... telefonlarına dikkat et” “…dikkat et şeylerinize telefonlar arıza yapıyor” dediği, Noyan’ın “Anladım. Telefonlar arıza yapıyor anladım ” dediği,

*Tape No:7180 de kayıtlı, 19.05.2008 günü Saat:23:06'da Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Bektaş…? ile yaptığı görüşmede; Bektaş’ın; “…Şimdi seninde onunda ağırlığının ... o Akif Efendiyi varya Akif Efendi bizim kapıcı Akif … Dün akşam ki bizim kapıcı hani, Mesajı aldın değil mi kapalı konuşuyorum, He Akif i ara tayinle şöyle görsün bi yerleri ya ... yani anında, …. o Akif … başka bir sitede görev yapsın yani” dediği, devamında Mehmet Ali ÇELEBİ’nin“Anladım tamam …” dediği,

*Tape No: 6497 de kayıtlı 31.05.2008 saat:12.25 de Ufuk Mehmet Büyükçelebi’nin Mehmet SEVİGEN ile yaptığı görüşmede; Mehmet Büyükçelebi’nin İzmir ilinde olduğundan bahsettiği, Mehmet SEVİGEN’ in bir konu ile ilgili olarak muhatabına en kısa zamanda görüşmek istediğini belirttiği, bu bağlamda Mehmet SEVİGEN’in “bak şimdi düzgün bi telefonun var mı beni düz bir telefondan ara sana bir şey söyliycem” “Otelde bak bizim orayı vercem sana 0 21240 15” dediği, Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Tamam 15-20 dakka sonra ararım” dediği,

*Tape No: 6396 de kayıtlı 11.01.2008 saat:18.07 de İlker GÜVEN’in Cansu SARAK ile yaptığı görüşmede; İlker GÜVEN’in “Telefon etti bana dedi ÖBÜR TELEFONDAN KONUŞALIM FALAN Bİ ÖZEL Bİ HATTAN YA DEDİ BÖYLE ŞEY YAPTI ÜZÜLDÜM DEDİ niye ne yaptım ki böyle hareket ediyor şaşırmış senin o rest çeker gibi bişeyler yapma” dediği, Cansu SARAK’ın “Yok ya istemiyorum artık .. onun niye peşinden koşayım ya, ben ona dedim ben robotu sevsem robot bana sevgisini verir alır beni yani canlanır dedim başını alır alıp başa taç ederdi e bu ruh gibi adam …” dediği, İlker GÜVEN’in “HAYIR, BANA TELEFON DİNLENİYOR TELEFONLARIMIZ” dediği, Cansu SARAK’ın “YA ANLADIM BANANE CANIM DİĞER TELEFONDA MI DİNLENİYOR” dediği,

*Tape Kayıt No:6587 de kayıtlı 25.02.2008 saat:18:50 de Kemal AYDIN’ın Serkan isimli şahısla yaptığı görüşmede özetle; Kemal AYDIN’ ın “ben yakında bi Antalyaya gelecem geldiğimde ararım seni” dediği, Serkan’ ın “Tamam Kemal abi hiç gittinmi GENELKURMAYA FALAN GÖRÜŞTÜNMÜ” dediği Kemal AYDIN’ ın “SEN TELEFONLARDAN TELEFONLARDA  HİÇBİŞEY KONUŞMUYORUZ” dediği anlaşılmıştır.

*Tape Kayıt No:6610 da kayıtlı 21.03.2008 saat:16:25 de Kemal AYDIN’ın açık kimliği tespit edilemeyen X Şahısla yaptığı görüşmede özetle; açık kimliği tespit edilemeyen şahsın “Sen korktunda dışarı çıkamadın demi abi” dediği, Kemal AYDIN’ ın “Türkiye Cumhuriyeti devletinde korkmayacak bir tane insan varsa 75 milyon insan içersinde Yaşar Büyükanıt paşadan sonra onun bi ekibi var o ekipten sonraki sivil hayattaki tek adam benim” dediği açık kimliği tespit edilemeyen şahsın “Ben bişeyler oluyorda bende” dediği Kemal AYDIN’ ın “Telefonda  telefonda olmaz seninle o işi telefonda mı konuşacaz yani” dediği anlaşılmıştır.

*Tape Kayıt No:6664 de kayıtlı 03.06.2008 saat:18:49 de Elyar isimli şahısla yaptığı görüşmede özetle; Elyar’ ın Kemal AYDIN’ ı Kanada’ dan aradığı ve  “Türkiye den gelenden sonra, Türkiye nin Devleti bura bir mektup gönderip Kanada ya” dediği Kemal AYDIN’ ın “Hayır öyle, BANA BAK ŞİMDİ BANA TELEFONDA ANLATMA” dediği görüşmenin devamında Elyar’ ın Kanada’ da yaşadığı problemleri Kemal AYDIN’ a anlatmaya çalıştığı Kemal AYDIN’ ın ise ısrarla telefonda görüşmek istemediği anlaşılmıştır.  

*Tape No:7964’de kayıtlı 09.09.2008 saat:15.16’da Gürbüz ÇAPAN’ın Yunus..? ile yaptığı görüşmede; YUNUS’un “..Fatih Sanayi Sitesinde bi çalışma yap demiştiniz bana” dediği, G.ÇAPAN’ın “He anladım onu telefonda konuşma” “Yani biz yarın öbürgün bana uğra şey yaparsın tamam mı” dediği tespit edilmiştir. 


Tape No: 8057’de kayıtlı 23.03.2008 saat: 11.03’te Gürbüz ÇAPAN’ın Erdal...? ile yaptığı görüşmede; G.ÇAPAN’ın “O ARKADAŞINA SÖYLE TEDBİR ALSIN YANİ BU TELEFONLARI DİNLİYOLAR ÇÜNKÜ TELEFONU ŞEY YAPARLAR” “BAŞIMIZA İŞ AÇARLAR hadi görüşürüz” dediği tespit edilmiştir.

*Tape No:7141’de kayıtlı, 31.07.2008 günü saat:13.49’da Ferda PAKSÜT’ün Yılmaz ATEŞ ile yaptığı görüşmede; Ferda’nın “Merhaba bulunduğunuz yerde sabit varmı” dediği bunun üzerine Yılmaz’ın “207 40 60” numaralı telefonu verdiği, Ferda’nın “Arıyorum hemen” dediği,

*Tape No:7149’da kayıtlı, 05.08.2008 günü saat:22.44’te Ferda PAKSÜT’ün Ersin BAL ile yaptığı görüşmede; Ersin BAL’ın “Bir arkadaşlarımla yemekteyim özeliklede başka bir arkadaşımın  telefonu telefonundan aradım yani beni telefonun dinleniyorsa diye…Benim size aktarmam gereken bir şeyler var yarım saatliğine gelecem yanınıza.” dediği, Ferda’nın “Kötümü” dediği, Ersin’in “Yok yok deyil yani telefonfa konuşmayalım geliyorum şimdi” dediği,

Tape No:4436’da  07.01.2008 günü saat 18:38 sıralarında H.Atilla UĞUR ile 
EMRAH isimli şahıs arasında geçen telefon görüşmesinde  EMRAH’ın  “İyidir abi müsaitmiydiniz” dediği  H.Atilla UĞUR’un “Tabi dinliyorum canım” dediği  EMRAH’ın “Bu telefondan konuşabilir miyiz” dediği  H.Atilla UĞUR’un “Aaaaa bu telefondan konuşabilir miyiz konuşma bunla. Senin numaran çıktı ben seni arayacağım ordan” dediği anlaşılmıştır.

Tape No: 4441’de  10.01.2008 günü saat 20:32 sıralarında H.Atilla UĞUR ile Bülent isimli şahıs  arasında yapılan görüşmede   Bülent’in “Ondan önce bir şey rica edeceğim sizden” “Rica edecem de önemli olduğunu düşündüğüm için arıyorum” dediği H.Atilla UĞUR’un “O zaman bu telefonu kapatayım, ben başka bir numaradan arayacağım Barbaros’u ondan sonra alim sizi” dediği anlaşılmıştır.

Tape No: 4442’de  10.01.2008günü saat  20:35 sıralarında H.ATİLLA UĞUR ile  BÜLENT isimli şahıs  arasında yapılan telefon görüşmesinde Bülent’in “O arkadaşlardan birini getireceğim bi dinleyin çünkü” dediği H.Atilla UĞUR’un “Arkadaşlar derken eee” dediği Bülent’in “Yabancı” dediği H.Atilla UĞUR’un “Yarın görüşeceğimiz arkadaşlar mı?” dediği Bülent’in “Hayır hayır değil bu şey” dediği H.Atilla UĞUR’un “Spagetti mi, spagetti mi” dediği anlaşılmıştır.

*Tape No: 7456 da kayıtlı 20.02.2008 günü saat 12:20’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın (532 2367671), Anet SAHAKYAN’ı (532 5242256) aradığı; Ahmet Tuncay’ın “ŞU DEŞİFRESİNİ YAPTIĞIN KADIN VAR YA,…, Akşam üzere şeye gelsin kanala gelsin beni cepten arıyor TELEFONUN DİNLENDİĞİNİ BİLMİYOR SALAK,…, Başına bela açacak” dediği, Anet’in “Kaçta çağırayım?” diye sorduğu, Ahmet Tuncay’ın “Gelsin işte saat 5 te kaçta gelirse işte  o saate gelsin,…, Aramasın bu telefonu seni arasın” dediği, 

*Tape No: 7465 te kayıtlı 24.02.2008 günü Saat:23.53 te Buket AYDIN ile yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “….sen  yarın bi  ara bana gel” “Telefonda söyleyemiyorum da” “Yarın bi ara gelde konuşalım seninle” dediği, Buket AYDIN’ın; “Kötü bir şey mi var” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Yok canım tam tersi iyi birşey var” “Ben yarın akşam üzeri malı devrediyorum heralde” “….telefonda söyleyemiyorum Allah kahretsin öff aman öff sana bir şey söylemem lazımda neyse tamam yarın konuşuruz artık....” dediği,  

*Tape No: 7481 de kayıtlı 28.02.2008 günü Saat:19.42 de Adnan BULUT ile yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “O onu telefonla konuşmuyorduk değil mi senin Adnan ne yapıyor” dediği, Adnan BULUT’un; “Vallaha işte dün konuştuk şeyleri teslim aldınız mı dedim aldık dedi öyle saat üç gibi görüştüm bu iş %99 hallolacak diyor o kadar” “Söyleyeceğin bişey varsa BAŞKA BİR KAYNAKTAN İLETEYİM” dediği, 

*Tape No: 7482 de kayıtlı 28.02.2008 günü Saat:19.47 de Müjdat Kerimcan KAMAL ile yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Metin abiyle buluşacam sen yarın mı arıyor seni şey” “Sana ziyarete gelen arkadaş” dediği, M. Kerimcan KAMAL’ın; “…beni arayacak veya ben yarın ararım” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Telefonda konuşmamaya gayret göster” dediği, 

*Tape No: 7526 da kayıtlı 19.03.2008 günü Saat:14.33 te Müjdat Kerimcan KAMAL ile yaptığı görüşmede, M.Kerimcan KAMAL’in; “Çıktık efendim şimdi şirkete gidiyoruz aldık evrakı” “Aldım Orjinalini” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “…telefonun tellerine kuşlar mı konar” dediği, M.Kerimcan KAMAL’in; “….dinleyenlere ithaf olunur” “Emniyet... güçlerine ithaf olunur” “Amınakodumun çocukları ya...” “...dinlemeleri de götürürler de önüne koyarlar bak bi daha okuyım mı” dediği,

*Tape No: 7554 te kayıtlı 25.03.2008 günü Saat:16.24 te Deniz ATAMAN ile yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ ın; Deniz ATAMAN’ ın; “Ya ben arıyorum arıyorum niçin cevap vermiyorsun ilk defa sende rastlıyorum bu olaya…” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ ın; “Toplantı … sen Ankara damısın şimdi” dediği, Deniz ATAMAN’ ın; “Gece 1:30 da da mı toplantı” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ ın; “Hep…o toplantılar o toplantılar ayrı toplantılar” dediği, Deniz ATAMAN’ın; “... işlemler Ankarada  biliyorsun” “Seninde tanıdığın kişiler ama bende ...” “....Şey dinleniyor mu telefonlar” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ ın; “Telefonum mu dinleniyordur tabi dinlenmez olur mu…” dediği, 

*Tape No: 7860 da kayıtlı 17.04.2008 günü Saat:13.03 te Adil Serdar SAÇAN ile yaptığı görüşmede, A.Serdar SAÇAN’ın; “Alakasız bi numara versene” “Alakasız bi numara verir misin” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Alakasız bi numara vereyim alakasız numara veremem dışarıdayım” “…ben seni arayayım” dediği, A.Serdar SAÇAN’ın; “Yok hayır sen beni arama” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “alakasız bi numara vermek için alakalı bi yerden arayayım” “Artık telefon konuşmalarımız çok güzel oldu ya alakasız” dediği, 
*Tape No: 7861 de kayıtlı 17.04.2008 günü Saat:14.00 da Adil Serdar SAÇAN ile yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “0 535 411 78 17” dediği, 
*Tape No: 7769 da kayıtlı 09.09.2008 günü saat 18:56’da Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Ö. Ö…’u aradığı; Ö.’in ‘Koçum’ diye hitap ettiği, Ahmet Tuncay’ın ‘Canım abi’ diye hitap ettiği, Ö.Ö’in “Koçum söyle bana valla ben seni bir kaç kere aradım” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Ağzına sağlık ağzına,…, Ya o Yargıtay Başkanı aslan gibi adammış he” dediği, Ö.Ö’in “Yok ya maalesef,…, Malesef değilmiş malesef değilmiş şey Tuncay” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Buyur abi” dediği, Ö.Ö’in “Ben seni evden arıyım,…, Konuşcaklarım var çünkü bu pezevenk dinliyor bizi” dediği,

IV. BÖLÜM
ÖRGÜTÜN FAALİYETLERİ

TERÖR ÖRGÜTLERİNİN YÖNLENDİRİLMESİ

TERÖR ÖRGÜTLERİNİN KONTROL ALTINA ALINMASI VE YÖNLENDİRİLMESİ FAALİYETLERİ 

Ergenekon terör örgütünün yazılı dokümanlarında belirtilen naylon terör örgütleri kurulması ve terör örgütlerinin yönlendirilmesi hedefi kapsamında yapılan çalışmalar neticesinde elde edilen deliller ve tanık beyanlarının değerlendirilmesi sonucu İstanbul Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü’nce, Ergenekon Terör Örgütü’nün ülkemizde bulunan terör örgütleri ile bağlantıları konusunda düzenlenen raporlar dosyaya eklenmiştir.

ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN PKK TERÖR ÖRGÜTÜ İLE BAĞLANTISI:

Ergenekon terör örgütü soruşturması sırasında aramalarda ele geçirilen PANZEHİR isimli dokümanın içeriğinde; “Bölücübaşı Abdullah ÖCALAN’ın yargılanma sürecinde PKK/KONGRA-GEL terör örgütü ve HADEP’e yönelik talimatlarının medya aracılığı ile kamuoyunda duyurulmasının kamu vicdanında yaralar açtığını, yapmış olduğu bu duyuruların önemli bir gücün lideri konumunda olduğu imajı verdiğini, bu nedenle ÖCALAN’ın medya aracılığı ile mesaj iletmesine imkan verilmesi yerine, buna benzer çalışmalarda Bölücübaşı Abdullah ÖCALAN’ın yazılı mesajlarının güvenilir kuryeler aracılığı ile örgüte iletilmesinin sağlanmasının çok daha akılcı bir yöntem olacağı, 

Bölücübaşı Abdullah ÖCALAN’ın İmralı Cezaevindeki tutukluluk ve yargı sürecinden yararlanılarak, PKK/KONGRA-GEL terör örgütünün üst düzey yöneticileri içinde yer alması sağlanacak kadrolar ile PKK terör örgütünün ABD ve AB üyelerinin kontrol ve hamiliğinden kurtarılarak doğrudan Türkiye Cumhuriyeti’ne bağlanmasının sağlanabilmesi gerektiğini,

Abdullah ÖCALAN’ın tutukluluk sürecinden yararlanılarak, PKK başkanlık konseyi kadrolarının süratle tasfiye edilerek yerlerinin elde edilmesi gerektiği, PKK içerisindeki üst düzey yöneticilerin tasfiyesini Abdullah ÖCALAN’ın gerçekleştirebileceği…” belirtilmiştir.

PKK/KONGRA-GEL terör örgütünün üst düzey yöneticilerinin tasfiye edilmesi sürecinde PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’ın vermiş olduğu talimatlarla ilgili olarak;

PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN yakalandıktan sonra terör örgütünün gerçekleştirmiş olduğu sözde 7. Kongresinde başkanlık konseyi tasfiye edilerek yerine yürütme konseyinin kurulduğu, önceden başkanlık konseyi 5 – 10 kişiden oluşturulurken yeni kurulan yürütme konseyinin 30 – 40 kişiden oluşturulduğu belirlenmiştir. Ancak yürütme konseyine atanan şahısların kimler tarafından nasıl, niçin ve ne şekilde atandıkları da bilinmemektedir.

Terör örgütü kuruluşundan itibaren PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN ve Merkez Komite tarafından yönetilirken PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’ın yakalanması ile birlikte Merkez Komite yerine Parti Meclisinin kurulması ve Parti Meclisi üyelerinin sayılarının 51’e çıkartılması son derece dikkat çekici bulunmuştur.

: 29.Ekim.1999 tarihli ERGENEKON dokümanında “gerektiğinde naylon terör örgütü kurulmalı ve yabancı istihbarat örgütlerinin kurguladıkları oyunda mutlaka yer alınmalı” şeklindeki prensipleri ile de örgütün terör örgütlerinin tasfiye ve yok edilmesi değil, kontrol altına alınıp örgüt adına kullanılmasını benimsedikleri, bu konuda Veli KÜÇÜK ve Ümit OĞUZTAN’tan çıkan PANZEHİR isimli örgütsel içerikli dokümanın içeriğinde PKK’nın tamamen tasfiye edilmesi yerine, PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’la iş birliği yapılıp bizzat ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜ içersinde bulunan kendilerince genç subay olarak tabir ettikleri, muhtemelen örgüt adına çeşitli askeri kurumlara sızmış örgüt üyelerinin PKK’nın üst düzey yönetici kadrolarının yerlerine getirilmesi öngörülmüş, ayrıca bu belgede PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’ın emekli olmadığı ve emekli olmayı da istemediği belirtilmiş ve örgütle arasındaki irtibatlarının boyutunu açıkça anlaşılmaktadır. Ergenekon terör örgütünün amaçlarının terörle mücadele değil, bizzat kendi kontrollerindeki terör örgütlerinin kullanılarak devlet otoritesini zaafa uğratıp, kamu düzenini bozup örgütü yönetmeye çalıştıkları anlaşılmaktadır. Doğu PERİNÇEK ve Ferid İLSEVER, PKK’nın kamplarında PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’la birçok fotoğrafının bulunduğu görülmüştür

Sanık Doğu PERİNÇEK ile ilgili ifadeler:

Mehmet EYMÜR alınan ifadesinde; “Doğu PERİNÇEK’in 1970’li yıllardan itibaren güvenlik güçlerine (Asker, Polis, MİT) karşı, onları hedef gösteren ayrıca kendisinin de dâhil olduğu beyanatlarının olduğunu, Doğu PERİNÇEK’in bu faaliyetleri maksatlı olarak yaptığını, yabancı güçlerin telkini ile hareket ettiğini ve ülkesini seven bir insanın kendi milli kurumlarına bu derce zarar vereceği faaliyetler yürütmeyeceğini, Doğu PERİNÇEK’in faaliyet yürüttüğü her alanda karışıklık ve kargaşa meydana geldiğini, devamlı olarak ideoloji ve kalıp değiştirdiğini, bazı zamanlar PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’la görüşmeye gittiğini ve yayın organları vasıtasıyla onları desteklediğini, bazı zamanlar sol örgütlerin içerisinde yer aldığını, son dönemde de Ulusalcı olduğunu, bu durumun hayatın doğal akışı olarak algılamanın mümkün olmadığını, olsa olsa maksatlı bir faaliyet olacağını, 

Doğu PERİNÇEK’in siyasal bilgilerden mezun olduktan sonra Almanya’da geçen ve ne yaptığı belirsiz iki senesi olduğunu, Doğu PERİNÇEK ve ekibinin PKK ile ilişkileri PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’la samimiyeti ,Atatürkçü Derneklerin katımlı ile birlikte bu derneklerde ikilik çıkması, geçmişte Maocu bir ideolojiyi temsil ederek Türkiye’de ki solu bölmesi dikkat çeken diğer hususlar olduğunu, zaman zaman elde edilen Mit belgesi, Genelkurmay yazısı gibi uydurma bazı yazılarla, kamuoyunun zihnini bulandırıp yönlendirme yaptığını, bir doğruya on yalan ekleyerek kara propaganda unsuru olarak kullandığını…” beyan etmiştir. 

PKK terör örgütü içinde uzun süre faaliyet gösteren Gizli Tanık DENİZ alınan ifadesinde;

 “1986-1987 yıllarında Abdullah ÖCALAN’ın Bekaa Vadisinde bulunan Helve kampında bulunduğu sırada gazeteci ve siyasi kimliği olan Doğu PERİNÇEK’in röportaj adı altında geldiğini, ilgisi çeken ilk olayın Doğu PERİNÇEK’in Abdullah ÖCALAN tarafından bizzat karşılanması ve askeri tören yapılması olduğunu, Doğu PERİNÇEK’e kampta bir oda tahsis edildiğini, Doğu PERİNÇEK’in kampta 10 gün kadar kaldığını, Abdullah ÖCALAN hiçbir misafiri ile bir defadan fazla birlikte yemek yemediği halde Doğu PERİNÇEK ile kaldığı süre boyunca bütün yemekleri birlikte yediklerini, Abdullah ÖCALAN’ın kendisi ile görüşmeye gelen herkesle görüştüğünü ve gelenlerin yüzüne karşı güzel sözler söylediğini, ancak gittikten sonra da arkasından ajan, işbirlikçi ya da benden yararlanmaya geldi şeklinde sözler söylediğini, fakat Doğu PERİNÇEK hakkında övücü sözler söylediğini, Doğu PERİNÇEK’in PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’la görüşmesinin ardından bu görüşmesini bir kitap haline getirip yayınlatması ve Aydınlık dergisinde dizi halinde yayınlamak suretiyle varlığı yokluğu çok fazla hissedilmeyen Abdullah ÖCALAN ve PKK örgütünün Türkiye siyasetinde gündemleşmesini ve ülke içerisinde örgütün taban bulmasını sağladığını, 15 Ağustos 1984 olayları ile örgütün adını Türkiye’de hissettirmişse de daha sonra yapılan operasyonlarla örgütün ağır darbeler aldığını, örgütün o dönemde siyasi olarak ta sıkışmış bir durumda olduğunu ve yayınlanan bu görüşmenin adeta örgüt için bir can simidi haline geldiğini, bu röportajın yayınlanması ile Doğu PERİNÇEK’in örgütün adeta ikinci lideri konumuna geldiğini ve yayınladığı bu kitabın örgüt mensuplarının evlerindeki kitaplıklarda yerini aldığını, 

Doğu PERİNÇEK’in Abdullah ÖCALAN’ın Türkiye ve Türk askerine karşı silahlı mücadele ettiği dönemlerde Abdullah ÖCALAN’la görüşüp hatta bu görüşmelerini yayınlamak suretiyle örgütün propagandasını yaptığı halde, bugün her ne kadar Abdullah ÖCALAN’ın samimiyetsizlikle suçlansa bile bir barış ortamından bahsetmekte ve çözümün diyalog ile olabileceğini söylediğini, ancak Doğu PERİNÇEK’in ise tam da bu dönemde Abdullah ÖCALAN ve PKK’ya karşı çok ciddi söylemler ve yayınlar yaptığını ve Doğu PERİNÇEK’te ki bu değişimi anlamakta güçlük çektiğini…” beyan etmiştir. 

Ümüt FIRAT alınan ifadesinde; “1979 Temmuz ayında O dönemde Doğu PERİNÇEK grubu tarafından çıkartılan ‘Aydınlık Gazetesinde” Türkiye’deki bütün legal ve illegal Sol Grupların deşifre edilmesi manasına gelebilecek bir yayın yapıldığını, bu yayın içerisinde Abdullah ÖCALAN grubunun APOCULAR olarak yer aldığını, bu tarihten sonra da Abdullah ÖCALAN’ın grubu ile birlikte ortalıktan kaybolduğunu,

Doğu PERİNÇEK, 1980 sonrası Sol hareketler üzerindeki kaybettiği etkisini Eski TİP Genel Başkanı Mehmet Ali AYBAR’a yakın durmak ve tekrar itibar kazanmak istediği ancak itibar görmediği, bilahare 1986 sonrası PKK ya ve Abdullah ÖCALAN’a yakınlaşarak bir meşruiyet yakalamaya çalıştığını, yayınladığı 2000’e (İkibin) doğru dergisinde PKK ya ve Abdullah ÖCALAN’ın görüşlerine geniş yer verdiği, ona yakınlık duymayan Kürt gruplara karşı saldırılarda bulunduğu, 1991 seçimlerinde HEP’in SHP ile işbirliği yaparak kendisini dışlaması üzerine PKK ile yollarını ayırdığını, daha sonra Milliyetçi bir çizgi ve bugün Ulusalcı Sol olarak adlandırılan yapılanmaların mimarlarından biri olarak politik faaliyetini sürdürdüğü İşçi Partisinin başkanı olduğunu beyan etmiştir.

2001 yılında Tuncay GÜNEY ile yapılan mülakatta; “… K.Irak’a geçtikten sonra Zaho’ya, daha sonro Dohok’a gittiklerini, bir hafta kadar kaldıklarını ve Erbil’e geçtiklerini, orada altlarında bulunan BMW’nin alındığını, başka bir araç verildiğini, Kürdistan Başkanı Kosret RESUL ile görüştüklerini … Doğu PERİNÇEK’in bir dönem PKK ile ittifakı bozduğunu söylediğini, ancak bu ittifakın devam ettiğini, Türk gladyosunun içinde Doğu PERİNÇEK gibi, Irak Kürdistan Komünist Partisi ve PKK gibi örgütlerin ilişkilerinin devam ettiğini,

Veli KÜÇÜK’ün basında örgütlenmek için, birçok kişiyle irtibata geçtiğini, Ferit İLSEVER ile görüşmesinde Veli Albayı anlattığını, Ferit İLSEVER’in de Veli KÜÇÜK’ü “Yüzbaşı MİT subayı” diye ilk keşfeden kişi olduğunu söylediğini, Doğu PERİNÇEK’in yasaklı olduğu dönemde Sosyalist Parti’nin Güneydoğu’da propaganda yaptığını, Ferit İLSEVER Sosyalist Parti başkanıyken PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN ve Doğu PERİNÇEK’in ittifak yaptıklarını öğrendiğini…” beyan etmiştir.

PKK terör örgütü içinde uzun süre faaliyet gösteren Gizli Tanık EMEK alınan ifadesinde; “Kendisinin PKK örgütü içerisinde Mahsum KORKMAZ Akademisi’nin bulunduğu kampta ve Suriye’deki örgüt evlerinde kaldığı dönem içerisinde Abdullah ÖCALAN’ı Türkiye’den ve değişik ülkelerden birçok kişinin görüşmek üzere geldiğini, gelenler arasında Doğu PERİNÇEK’in de bulunduğunu, Doğu PERİNÇEK’in kampa ve Suriye’de bulunan evlere Türkiye’li sol örgütler ile PKK arasında amaç birliği sağlayacak bir devrimci platform oluşturmak amacıyla geldiğini, görüşmeler gizli yapıldığı için başka hangi konularda görüştüklerini bilmediğini…” beyan etmiştir.

Sanık Veli KÜÇÜK ile ilgili ifadeler:

2001 yılında Tuncay GÜNEY ile yapılan mülakatta; “Veli KÜÇÜK’ün Karadeniz’de, Giresun’da görev yaptığı dönem içersinde... Dursun KARATAŞ’la ve  Abdullah ÖCALAN’la da arasının iyi olduğunu, bunun başında da Meral KIR (MERAL KIDIR) isimli bir bayanın olduğunu ve cezaevinde yattığını, bu bayanın kitaplarının da bulunduğunu, Veli KÜÇÜK’ün bu bayana haber göndererek “Meral,  Dursun’a söyle, benim bölgemde PKK ile yapmış olduğu ittifakı bozsunlar” dediğini,

Daha sonradan Veli KÜÇÜK’ün kendisine; Meral KIR’ın (MERAL KIDIR) Dursun KARATAŞ’a mektup göndererek, “Dursun, Veli Paşa’nın olduğu bölgede ben eylem yapmam. Siz bu hatayı Bedri YAĞAN ile beraber yapmıştınız, ben örgütümün helak olmasını istemiyorum” dediğini anlattığını, Veli KÜÇÜK ile Meral KIR’ın (Meral KIDIR) sık sık görüştüğünü,  

Doğu PERİNÇEK ile PKK terör örgütünün ittifakının halen devam ettiğini, PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’ın Suriye’den çıkması sonrasında, onun avukatı olan Doğan ERBAŞ’ın Doğu PERİNÇEK’e gelerek Türk Askerleriyle işbirliği yapmak istediğini ve Apo’nun teslim olacağını söylediği, Doğu PERİNÇEK’in de bunu kendisine anlattığını, kendisinin bu konuyu Veli KÜÇÜK’e ilettiğini…, Abdullah ÖCALAN’ın General Veli KÜÇÜK’e iletilmek üzere “bir muhatap arıyorum” isimli kitabının verildiğini, kitabın en arkasına basılmış vaziyette Veli paşaya bir mektup olduğunu söylediklerini..” beyan etmiştir. 

PKK terör örgütü içinde uzun süre faaliyet gösteren Gizli Tanık EMEK alınan ifadesinde; “Alaattin KANAT ile yaptığı sohbette kendisine ERGENEKON yapısı ile ilgili olarak, “yapının çok büyük olduğunu, kimsenin dokunamadığını, örgüt içerisinde üst düzey insanların olduğunu, Yeşil Kod Mahmut YILDIRIM, itirafçılar, bazı ünlü paşalar ve Veli KÜÇÜK gibi kişilerin bu yapı içerisinde yer aldığını, itirafçılarında içerisinde bulunduğu YILDIZ TİMİ’nin Musa ANTER’i öldürdüğünü, ayrıca Doğu ve Güneydoğu İlleri içerisinde bu yapılanmaya karşı olan ve PKK örgütü ile bağlantılı şahısların öldürülmesi olayları ile vergilendirme adı altında Kürt işadamlarından zorla para alınması eylemlerini bu yapı tarafından gerçekleştirildiğini, bu yapının Askeriyede, Emniyette, Siyasette, Üniversitelerde, MİT içerisinde ve Devletin önemli kademelerinde nüfuz ettiğini ve çok iyi bir şekilde örgütlendiklerini, ayrıca bu yapının Orta Asyadaki Türk Cumhuriyetlerinde ve Avrupa da Almanya, İsviçre ve Yunanistan gibi ülkelerde yapılandığını, finans kaynaklarını, kendilerine özgü bir sistem dahilinde gerektiğinde Kürt işadamlarından zorla alınan paralar ile kendi kurdukları şirketler kanalı ile ciddi manada bir para kaynaklarının olduğunu, Para konusunda herhangi bir sıkıntılarının olmadığını, istedikleri zaman istedikleri yerde her türlü paranın silahın, mühimmatın, kendilerine sağlandığını, hatta bu yapıya veya oluşuma karşı olan ve PKK örgütüne yardım ettiğini düşündükleri Batman Milletvekili Mehmet SİNCAR’ı kendilerinin cezalandırdığını yani öldürdüklerini” beyan etmiştir.

Gizli Tanık KISKAÇ alınan ifadesinde; Veli KÜÇÜK’le bağlantılı olan rütbelilerin terör örgütlerine bitirici operasyonlar yapmayarak adeta rahat bir şekilde örgütlenmelerine göz yumduklarını bizzat yaşayarak gördüğünü,


Yaptırdığı operasyonlarla birlikte, bilgi vermesine rağmen gerçekleştirilmeyen operasyonların da olduğunu, PKK ve DHKP/C terör örgütlerinin eylem birlikteliği yaptığı dönemde 250 kişilik PKK ve DHKP/C grubunun yerini nokta olarak söylemesine rağmen Veli KÜÇÜK’le bağlantılı rütbelilerin operasyonu planlandığı gibi gerçekleştirmediklerini, 1996 yılında Veli KÜÇÜK’ün Giresun Jandarma Bölge Komutanı olarak bölgeye geldiğini, İlçe Jandarma Bölük Komutanını yanına alarak Şebinkarahisar İlçe Jandarma Komutanı yaptığını, PKK terör örgütü ile DHKP/C terör örgütünün Karadeniz’e açılmalarının bu yıl gerçekleştiğini, 

Maltepe Köyü kırsalında PKK’lı teröristlerin olduğunun haberini aldığını, bu bilgiyi polisle paylaştığını, kendisinin verdiği bilgiyle Ekim 1996 yılında Polis Özel Harekatın çatışmaya girdiğini ve hiç şehit vermeden 42 teröristin ölü olarak ele geçirildiğini, Ruhat Kod Sezai DOĞAN’ın da aralarında bulunduğu PKK’lı militanlar öldürülünce terörün Karadeniz tarafına doğru kaydığını, Giresun - Ordu ve Gümüşhane kırsalının yani Veli KÜÇÜK’ün Sorumluluk alanındaki bölgelerin terörün yuvası olduğunu” beyan etmiştir.


Şüpheli Ahmet Tuncay ÖZKAN ile ilgili olarak:

PKK/KONGRA-GEL terör örgütünün elebaşısı Abdullah ÖCALAN’ın avukatlığını yapanların bürosu olan Asrın Hukuk Bürosunda yapılan aramada ele geçirilen “DİSKET 12” içerisinde bulunan “yazi3” isimli word dosyası içeriğinde; Öcalan’ın avukatlarının bazı şahıslarla görüştükleri ve şahıslara Öcalan’ın düşüncelerini aktardıkları ayrıca görüştükleri şahıslarında görüşlerini PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’a aktardıklarına bölümlerin bulunduğu yazı olduğu, yazının içeriğinde Tuncay ÖZKAN ile yapılan görüşme de; 

“Tuncay Özkan: Öcalan iyi bir ideologdur. Türkiye'de ciddi bir değişim yaşandı. Türkiye'nin 150 milyar dış borcu, 150 milyar da iç borcu var. Böyle bir ülke herşeyi ile dışa bağımlıdır. Türkiye'de siyasiler siyaset yapamıyor. Türkiye bu sorunu siyasi alanda çözmeye mecburdur. Bunu devlet biliyor. Kriz aşılırsa daha sağlıklı açılımlar olur. Kürtleri çürütme politikası yok. ABD, Irak'ta Türkiye'nin onay vermediği bir savaşa giremez” şeklinde olduğu    tespit edilmiştir.

Uzun süre PKK terör örgütü içinde faaliyet yürüten Gizli Tanık GALİP alınan ifadesinde; “1980 ihtilali öncesinde PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’ı Suruçlu Ethem AKÇAN’ın Suriye Halep’e çıkardığını ve devamında ihtilal öncesi örgüt üyelerinin grup grup yurt dışına çıktıklarını, örgütün ihtilal öncesi bir bülten yayınlayıp ihtilali adeta haber verdiğini ve örgüt üyelerine silahları sığınak diye tabir edilen yerlere saklamaları talimatını da gönderdiğini, İllegal olarak faaliyet yürüten bir örgütün ihtilali nasıl öğrenmiş olduklarını bugün bile bilmediğini ve bu olayın kendisi için daima karanlık bir nokta olarak kaldığını,

Örgütte Pilot Necati olarak bilinen şahıstan ve bu şahısın PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN ile olan ilişkisinden bahsetmek istediğini, Pilot Necati’nin mesleğinin pilotluk olduğunu, Ağrı’lı olduğunu, PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’ın kendisine, pilot Necati'nin devletin adamı olduğunu kendisinin kontrol etmek üzere görevlendirildiğini, kendisine Ankara’dayken para yardımı yaptığını, fakat pilot Necati’nin kendisini kontrol edemediğini, kendisinin onu kullandığını ve bir takım bilgileri aldığını, bundan dolayı da devletin kendileri üzerine gelmediğini beyan ettiğini, Pilot Necati’nin PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’a üstü kapalı olarak “sen bir kuşsun istediğimiz zaman seni pişirip yeriz” dediğinin söylediğini, Abdullah ÖCALAN ile Pilot Necati’nin ilişkisinin 1976-1977 yıllarında başladığını ve Abdullah ÖCALAN’ın yurt dışına çıkışına kadar devam ettiğini, Abdullah ÖCALAN’ın Pilot Necati’nin bir uçak kazasında öldüğünü Yalçın KÜÇÜK’ün kendisine söylediğini beyan ettiğini, Uğur MUMCU öldürüldükten sonra Abdullah ÖCALAN’ın, Uğur MUMCU’nun kendisinin pilot Necati ve Kesire YILDIRIM ile olan ilişkisini araştırdığını ve bunu ortaya çıkartacağı için öldürüldüğünü söylediğini,beyan etmiştir. 

Gizli Tanık DENİZ’in ifadesinde; Abdullah ÖCALAN liderliğindeki PKK örgütünün 1980 ihtilali öncesinde Türkiye’ye terk etmesinin nedeni darbenin olacağından haberdar olması olduğunu, kendisinin örgüte Bekaa vadisinde katıldığını, örgütün ilk yayınlarından Maraş Katliamı üzerine başlıklı broşürde de 12 Eylül Darbesinin olacağı yazıldığını, örgüt ve lideri bu darbeyi önceden haber aldıkları için en etkin önlem olarak yurt dışına gitmeyi kararlaştırdığını,

Abdullah ÖCALAN’ın örgütte yapmış olduğu birçok konuşmasında bu durumu şu şekilde açıkladığını; “Bir yanda Pilot diğer yanda Kesire ajanı vardı, günlük olarak beni denetleyerek devlete bilgi veriyorlardı, bende kendilerini kullanıyordum, onlar benden bilgi almaya çalışırken ben onlardan bilgi alıyordum, onlar sayesinde devlet içindeki gelişmeleri öğreniyordum, darbenin olacağını biraz bunların anlatımlarından biraz da kendi yorumlarımdan çıkarttım” diye anlattığını, Öcalan’ın, Pilot Necati ve Kesire Yıldırım için sürekli MİT ajanı dediğini, MİT ajanı olarak söylediği Kesire YILDIRIM ile evlenmesini de onun kendisi üzerinde denetim kurduğunu düşünmesini sağlayıp örgütü oluşturduğu şeklinde açıkladığını,beyan ettiği görülmüştür.

Ülkemizde TÜRK-KÜRT çatışmasının başlamasına sebebiyet verecek DTP’li Ahmet TÜRK, Osman BAYDEMİR ve Sebahat TUNCEL gibi şahıslara suikast hazırlıkları ve planları yaptıkları tespit edilmiştir. Bu tespitler üzerine olayı gerçekleştirecek, tetikçilik yapacak olan şahıs yakalanmış ve istenmeyen olayların önüne geçilmiştir.

Bülent DUMLU isimli şahsın ifadesinde belirttiği gibi “PKK terör örgütü, gençliği ve kitlesini harekete geçirerek Serhildan (Sivil İtaatsizlik) Tipi eylemler yaptırdığını, bunu yaptırmakta ki amacının Kürt ve Türk halkını karşı karşıya getirmek suretiyle Kaos ortamı yaratmayı amaçladıklarını, bu Kaos ortamının da, bu ortamdan nemalanan PKK ve ondan medet uman Ergenekon terör örgütünün amaçlarına hizmet ettiği belirlenmiştir.

PKK/KONGRA-GEL terör örgütü özellikle halkın yoğun olduğu yerlere, kamu binalarına ve askeri hedeflere bombalama, suikast ve sabotaj türü eylemler gerçekleştirerek bir Türk – Kürt çatışması oluşturmak suretiyle halkı sokağa dökmeyi hedeflemişlerdir.

Doğu PERİNÇEK ve Ferit İLSEVER’in PKK’nın kamplarında PKK elebaşısı PKK terör örgütü elebaşısı Abdullah ÖCALAN’la birçok fotoğrafının bulunduğu, buradan da şüpheli Doğu PERİNÇEK’in ERGENEKON terör örgütünün kararlarına göre teori ve planlama dairesi başkanlığı bünyesinde terör örgütleri ile irtibat konusunda da görevli olduğu anlaşılmaktadır.

Ele geçirilen örgütsel dokümanlar, yöneticisi ve üyelerinin bu örgütle irtibatları,tanıkların beyanları ve terör örgütü PKK’nın gerçekleştirdiği toplumsal eylemler gözönüne alındığında, Ergenekon terör örgütünün ele geçirilen dokümanlarda belirtilen stratejilerine uygun olarak , terör örgütü PKK/KONGRA-GEL’i yönlendirip ,yönetmeye çalıştıkları sonucuna varılmıştır.

ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN TİT (TÜRK İNTİKAM TUGAYI) BAĞLANTISI:

Jandarma Astsubay Çavuş Cengiz ERSEVER (Fırat kod ), Ergenekon Terör Örgütü üyesi Semih Tufan GÜLALTAY ve kendisini MİT mensubu olarak tanıtan Mehmet Cemal KULAKSIZ (Mikail SARI sahte kimlikli) tarafından, bir örgütlenmeye gidilir. Kurulan bu örgütün adı Cengiz ERSEVER’in teklifi ile TİT (Türk İntikam Tugayı) olarak kararlaştırılır. Kurulum aşamasında sağ kesimin desteğinin alınabilmesi için ağırlığın propaganda faaliyetlerine verilmesi kararlaştırılarak bu amaçla finansmanı Mehmet Cemal Kulaksız tarafından karşılanacak bir radyo istasyonu kurulması fikri benimsenir., Örgütün ambleminin ise mavi zemin üzerine sarı kurt başı (Göktürk Bayrağı) olması kararlaştırılır. Örgüt ayrıca silahlı mücadeleyi de benimseyerek silahlı eylemler yapmak üzere askeri yapılanmaya gider Cengiz ERSEVER örgüt lideri ve Askeri yapılanma sorumlusu olup ve askeri işlerde kullanılacak örgüt mensuplarına silah eğitimi vermiştir.
Örgüt kurulum aşamasını tamamlandıktan sonra eylem yapılacak hedeflerin belirlenmesine geçilerek, Fırat kod Cengiz Ersever, Semih Tufan Gülaltay ve Mehmet Cemal Kulaksız arasında bazı isimler gündeme getirilerek eylem yapılması tartışılmış, Kürt Kökenli ve PKK terör örgütüne yardım ve yataklık ettiği düşünülen şahıslar araştırılmış o zamanki DEHAP parti binalarına eylem yapılabileceği değerlendirilmiş, daha sonra somut olarak 1998 yılı Nisan ayı başlarında Yeşil kod Mahmut Yıldırım ile Fırat kod Cengiz Ersever’ in Ankara Etimesgut yakınlarında yapmış oldukları görüşme neticesinde, Yeşil kod Mahmut Yıldırım’ ın telkinleri ile Akın Birdal’ ın öldürülmesi kararlaştırılmıştır.

12.05.1998 günü Ergenekon Terör Örgütü üyesi Semih Tufan Günaltay’ ın Ankara’ ya gelerek kaldıkları otelde eylemde kullanacakları silahları Bahri Eken ve Kerem Deretarla’ ya verdikten sonra Tunalıhilmi Caddesinde faaliyet gösteren İnsan Hakları Derneği Genel Merkez Binasına gelen Bahri Eken ve Kerem Deretarla tarafından derneğin genel başkanı Akın Birdal’ a yönelik silahlı saldırı eylemini gerçekleştirilmiştir. Yapılan silahlı saldırı eyleminin devamında düzenlenen operasyonlar ile eyleme katılan ve yardım yataklık yapan bütün şahıslar yakalanmıştır.  

Ayrıca yine aynı olayla ilgili Semih Tufan GÜLALTAY’ın yakalandığı evde yapılan aramada çeşitli ebatlarda “mavi zemin üzerine sarı renkli kurt başı bulunan TİT rumuzlu bayraklar” ele geçirilmiştir.

1986 ve daha sonraki yıllarda TİT rumuzunu, içte ve dışta bazı kişilerin mektupla tehdit edilmesi gibi olaylarda kullanıldığı görülmüştür. 

Emniyet arşiv kayıtlarına göre bu güne kadar TİT örgütünün gerçekleştirdiği iddia edilen diğer eylemler:
-1986 yılında Avrupa Parlamentosunda Ermeni raporunu hazırlayan Belçikalı parlamenter Jack VADEMEULBROUCKE ile Türkiye’de İnsan Hakları konulu rapor hazırlayan Richard BALFE isimli şahısların TİT rumuzlu mektupla tehdit edilmesi,

-1990 yılında Ankara Emek 8’inci cadde üzerinde bulunan Halkevi binasına TİT rumuzlu pankart asılması,

-1992 yılında Libya’nın Ankara Büyükelçiliğine TİT rumuzlu tehdit mektubu gönderilmesi,

-1993 yılında Diyarbakır’da esnaflara PKK yanlısı bir eyleme girilmemesi yönünde TİT rumuzlu mektupların gönderilmesi,

-1993 yılında Hakkari’de işyerlerine TİT rumuzlu bildiri bırakılması,

-1993 yılında Özgür Gündem gazetesine faks yoluyla TİT rumuzlu tehdit mektubunun gönderilmesi,

-1994 yılında ise, Adana’da bazı varlıklı ailelere mektup göndererek TİT adına para istenmesi, (Bu olayla ilgili olarak yapılan tahkikatta sanıklar yakalanmış, şahısların esasen PKK’lı oldukları ancak bu ismi hedef şaşırtmak için kullandıkları ifadelerinden anlaşılmıştır.)

-1995 ve 1997 yıllarında Hatay ilinde bazı vatandaşlara PKK’yı desteklememeleri yönünde TİT rumuzlu tehdit mektuplarının gönderilmesi,

-1997 yılında Refah partisinin Ankara Çankaya ilçe binasından hırsızlık yapılması olayında duvarlara sprey boya ile TİT yazılması,

-1997 yılında Gaziantep’te yerel bir TV’nin sahibi olan Mehmet Ali YAPRAK’ın TİT rumuzlu mektupla tehdit edilmesi,

- 07.08.2004 günü Samsun ili Havza ilçesinde TİT rumuzlu bildirilerin dağıtılması,

- 14.08.2004 günü saat 10.00 sıralarında Samsun ili Havza ilçesi Kazım Paşa Caddesi Karaoğlan Pasajı girişine ve yine Atatürk Caddesinde bulunan Pelikan Cafe önündeki kaldırım üzerine TİT rumuzlu mektup bırakılması,

- 21.11.2004 günü saat 10.00 sıralarında İstanbul’da Tuzla, İçmeler meydanında bulunan E-5 üst geçidi ve köprü ayaklarına TİT rumuzlu yazılama yapılması,

- 21.12.2005 günü saat 11.00 sıralarında Aydın ili Adnan Menderes Üniversitesi istinat duvarına TİT rumuzlu yazılama yapılması, 

- 22.02.2006 günü Hakkari ili Yüksekova ilçesi Yeşildere Caddesi üzerinde bulunan TEDAŞ binası civarına TİT rumuzlu bildiri bırakılması,

- 09.06.2006 günü saat 00.15 sıralarında Manisa ili Turgutlu ilçesinde muhtelif yerlerde kamu ve özel binaların duvarlarına TİT rumuzlu yazılama yapılması,

- 12.06.2006 günü Çankırı ili Hürriyet Caddesi üzerinde bulunan İlker Tuncay İlköğretim Okulunun duvarına ve ilin muhtelif yerlerine TİT rumuzlu yazılama yapılması,

- 05.07.2006 günü Adana Ceyhan İlçesinde kuruluşu bulunan D.T.P (Demokratik Toplum Partisi) Ceyhan ilçe başkanı Vahit CAN’a hitaben yazılı TİT imzalı tehdit içerikli not bırakılması,

 - 30.10.2006 tarihinde saat 19.00 sıralarında, İstanbul Beyoğlu İlçesi Piyalepaşa Mahallesi Can Sokakta bulunan ÖDP lokalinin duvarına TİT imzalı yazılı kağıt yapıştırılması,

- 04.03.2007 günü T.B.M.M duvarının dibine bomba süsü verilmiş paket konulması ve paketin içerisinde TİT imzalı not yazılıp bırakılması,

- 20.03.2007 tarihinde saat 06.30 sıralarında, Hatay ili Dörtyol ilçesi Klas Dershanesi ve Final Dershanesinin camına  TİT imzalı afişlerin yapıştırılması,

- 10.04.2007 tarihinde Sivas ili Merkez Sularbaşı Mahallesinde bulunan Mehmet TOPRAK isimli şahsın lokantasının camının sapanla bilye ile kırılması ve TİT imzalı tehdit içerikli not bırakılması,

- 12.04.2007 tarihinde Samsun ili Havza ilçesi şehir mezarlığına TİT imzalı pankart asılması, 

- 2007 Mayıs ayı içerisinde Erzurum İli Çırçır Mahallesinde bulunan Karaduman apartmanının duvarına TİT imzalı yazılama yapılması,

- 18.07.2007 tarihinde Kayseri İş Bankası Yeni Sanayi Şubesi ile, 05.09.2007 tarihinde   Garanti Bankası Şubesinin soyulmasına  teşebbüs edilmesi, 

- 23.10.2007 tarihinde Uşak İli Merkez Dikilitaş Üstgeçit altıdaki duvara ve 1 Eylül Stadyum duvarına TİT imzalı yazılama yapılması,

- 12.11.2007 tarihinde DTP (Demokratik Toplum Partisi) Genel Merkezi binasına doğru Mehmet YİĞİT isimli şahıs tarafından kurusıkıdan bozma tabanca ile bir el ateş edilmesi gibi olayların yanı sıra bazı bağımsız gruplarca özellikle maddi bir takım çıkarlar elde etmek için yine benzer şekilde “TİT (Türk İntikam Tugayı)” rumuzunun kullanıldığı tespit edilmiştir. 

Ülkemizde günümüze kadar farklı kişilerin oluşturduğu birden çok TİT yapılanmaları faaliyet göstermiş, bu yapılanmaların birçoğu deşifre edilmiştir. 

Örgüt, AKIN BİRDAL’ı Yeşil kod Mahmut Yıldırım’ ın telkinleri ve o tarihlerde PKK Terör Örgütü mensubu Şemdin SAKIK’ın  basına yansıyan beyanlarında İnsan Hakları Derneği Başkanı Akın Birdal’ın isminin sık sık geçmesi, şahsın PKK Terör Örgütü ile ilişkisi olduğu düşünüldüğü için öldürülmesini kararlaştırmıştır.

Gizli Tanık Deniz ifadesinde eylem ile ilgili olarak;

“Bildiği bir konuyu da burada açıklamak istediğini söyleyerek ŞEMDİN SAKIK YAKALANDIKTAN SONRA KENDİSİNE YETKİLİLER TÜRKİYE’DE TANINMIŞ ARALARINDA AKIN BİRDAL İSİMLİ GAZETECİ, YAZAR VE SİYASETÇİLERİN ÖRGÜTLE NE TÜR İLİŞKİLERİNİN OLDUĞUNU SORMUŞ OLDUKLARINI,  ONU BU KİŞİLER HAKKINDA İFADE VERMEYE ZORLADIKLARINI, Şemdin SAKIK’ın bu kişileri tanımadığını, bu kişilerin örgütle olan irtibatları konusunda bir bilgisinin olmadığını söylediğini, bu görüşmeden iki veya üç gün sonra Akın BİRDAL’ın suikasta uğradığını,  Bu olaydan sonra yine Şemdin SAKIK’ı sorguya alarak yine aynı içerikli evrakı tehdit yoluyla imzalatmaya çalıştıklarını Ancak kendisi bilgisi olmadığı bir konuda kimseye suç yükleyemeyeceğini beyan ederek imzalamadığını” beyan etmiştir.

Akın BİRDAL suikastından yaklaşık 10 yıl sonra alınmış olan bu tanık beyanı oldukça dikkat çekicidir. Akın BİRDAL’a düzenlenen suikast eylemi ile ilgili yakalanan Semih Tufan GÜLALTAY ifadesinde; 

“Cengiz ERSEVER’in Sarıgazi de bulunan HADEP binasına eylem konulması gerektiğini, bu eylemi Hasan HASANOĞLU, Cengiz KÖRDEVE, Bahri EKEN ile Cengiz ERSEVER’in temin edeceği iki şahıs tarafından gerçekleştirileceğini, bu eylemin silahlarını CENGİZ ERSEVER’ in temin edeceğini, eylem tarihini belirleyemeden CENGİZ ERSEVER, BAHRİ EKEN, HASAN HASANOĞLU, KEREM DERETARLA ve AHMET FÜLÜN isimli arkadaşlarının yakalandıklarını, söz konusu eylemi yakalandıklarından dolayı gerçekleştiremediklerini” beyan etmiştir.
Olayın meydana gelmesinin sonrasında, gerçekleştirilen bu eylemi protesto etmek amacıyla PKK terör örgütünün müzahir kitlesi, diğer kurum-kuruluşlar ve sivil toplum örgütlerince basın açıklamaları yapılmış ve yapılan basın açıklamalarının bazılarında terör örgütü lehine sloganlar atıldığı belirlenmiştir.

12.09.2006 tarihinde gerçekleştirilen bu eylemle ülkemiz genelinde özellikle İstanbul, Ankara, İzmir, Mersin ve Diyarbakır gibi illerde PKK/KONGRA-GEL terör örgütünün müzahir kitlesi tarafından eylemi protesto etmek için korsan gösteri eylemleri ve basın açıklamaları yapılmak suretiyle kitleler harekete geçirilmiş ve ülkemizde bir Türk – Kürt kavgasının çıkartılması için zemin hazırlanmaya çalışılmıştır.

Akın BİRDAL’a düzenlenen suikast eyleminden dolayı yakalanan Semih Tufan GÜLALTAY’IN ifadesinde belirttiği Sarıgazi HADEP binasına yapılacak olan eylemde de ülkemizde bir TÜRK – KÜRT kavgasının zemininin hazırlandığı anlaşılmaktadır.

TİT adına eylem hazırlığında olan biri de Ergenekon Terör Örgütü üyesi olmak suçundan İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesinde yargılanan sanık Vatan BÖLÜKBAŞOĞLU’dur. 

Şahsın Msn ve telefon görüşmeleri incelendiğinde: Veli KÜÇÜK’ün tutuklanması üzerine çeşitli kişilerle yaptığı görüşmelerde, Veli KÜÇÜK’ten aldığı talimatlar gereği Ergenekon operasyonuna misilleme olmak üzere Başbakan’ın veya Emniyet İstihbarat Daire Başkanının öldürüleceğini ve bu iş için silah ve tetikçi temin etmeye çalıştığı anlaşılmıştır.
Ergenekon dokümanında; “ terör gruplarının kontrol altında tutulması gerektiği, gereğinde “NAYLON TERÖR GRUPLARI” oluşturularak terör dünyasına yön verilmesi ve güçlü istihbarat örgütlerinin kurguladığı oyunun içinde mutlaka yer alınması gerektiği” belirtilmiştir.

Ergenekon soruşturması kapsamında ele geçen örgütsel içerikli gizli belgeler, şüpheli beyanları, değişik zamanlarda da olsa aynı amaç için organize edildiği sonucuna varılan TİT yapılanmaları, bu yapılanmaların gerçekleştirdikleri eylemler, ülkede kaos oluşturmaya yönelik suikast planları, TİT örgütü adına gerçekleştirmiş olduğu eylem dolayısıyla mahkum olan ve halen Ergenekon Terör Örgütü üyesi olmak iddiası ile İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesinde yargılanan Semih Tufan GÜLALTAY’ın faaliyetlerinden de anlaşılacağı üzere TİT yapılanmalarının Ergenekon belgesinde ifadesini bulan NAYLON TERÖR ÖRGÜTÜ niteliğinde olduğu kanaatine varılmıştır.

MLKP TERÖR ÖRGÜTÜ İLE ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜ ARASINDAKİ BAĞLANTI:

Cumhuriyet Başsavcılığımızca yürütülen Ergenekon terör örgütü soruşturması sırasında aramalarda ele geçirilen dokümanlar, tanık ve şüpheli beyanlarında MLKP terör örgütü ile Ergenekon Terör Örgütü arasında tespit edilen irtibatlar İstanbul Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü tarafından hazırlanan raporda kamuoyunda Gazi Olayları olarak bilinen olaylar ayrıntılı olarak irdelenmiş ve varılan sonuçlar şu şekilde açıklanmıştır.

İstanbul’da Gazi Mahallesindeki kahvehanelerin kimliği belirsiz kişilerce önceden gasp edildiği anlaşılan 34 TCJ 86 plakalı ticari taksiden Kaleşnikof marka silahlarla açılan ateşle taranması ile başlayan ve şehrin diğer bölgelerine yayılan olaylar sonrası, “yok olma aşamasına gelen terör örgütleri yeniden hareketlenmiş” aynı zamanda “yeni terör grupları” meydana gelmiştir.

Yapılan çalışmalar sonucunda;

MLKP terör örgütünün kongre belgelerinde; Türk - Kürt, Alevi - Sünni çatışması vasıtasıyla devrimci durumun güçlenerek gelişeceği, Türkiye’de Kürt ulusal hareketinin zaten varolduğu, bu hareket ile işçi hareketlerinin ittifakının oluşturulmasının gerektiği, Aleviliği ise ezilen, baskı altında tutulan bir mezhep olarak ele alıp, Alevilerin her iki devrimci yükseliş boyunca ileri bir rol oynayacaklarını değerlendirip, güçlü bir devrimci dalganın bu güçleri mevzilere taşıyacağını savunmuştur. Bu nedenle örgüt, çalışmalarını, Alevi vatandaşlarımız üzerinde yoğunlaştırarak, bu kitleyi harekete geçirmeye, tahrik etmeye çalışmaktadır.

12 – 13  Mart 1995 yılında  Gaziosmanpaşa İlçesi Gazi Mahallesinde yaşananlar Ülkemizde meydana gelmiş  en büyük toplumsal olaylardan birisidir. Gazi olaylarında MLKP terör örgütü yukarıda izah edilen amaç doğrultusunda hareket ederek, tüm militan ve sempatizan kadrolarını silahlarıyla birlikte Gazi Mahallesine toplamış, halkın arasına sızarak olayların sebebinin Devlet olduğu yönünde propaganda ve ajitasyon yürüterek, halkı polis karakoluna ve güvenlik güçlerine saldırtmış, silahlı militanları tarafından topluluk içerisinden hedef gözetilmeksizin ateş açılmıştır.

Ele geçen örgütsel dokümanlara göre ; örgütün, askeri biçimler (silahlı eylemler, kitle ayaklanmaları, barikat ve sokak çatışmaları vb.) ve açık devrimci mücadele  (kitle gösterileri,  kitlesel açlık grevleri,  işgaller vb.) olarak iki başlık altında ele aldığı eylemlerin, örgütün çıkışını, yükselişini, sürekliliğini ve kalıcılığını güvence altına almak bakımından vazgeçilmez olduğunu vurguladıktan sonra, MLKP’yi Gazi ayaklanmasına önderlik eden ve kayıplar kampanyasında kitle hareketine yeni bir çığır açan parti olarak tanımlayarak  “Gazide biriken derinleşen çelişki ve tepkilerin patlaması partinin taktiği ve asgari düzeyde bir semt örgütlenmesiyle buluşunca partinin silüetinin yaratılmasını birlikte getirebildi.” şeklindeki tespitiyle yukarıda bahsedilen gelişimi ve kalıcılığı sağlama amacı doğrultusunda, Gazi olaylarının meydana gelmesinde ve geniş bir kitleye yayılmasında, örgütün taktiği ve semt yapılanmasının büyük rolü olduğunu kabul ettiği de görülmektedir.

Doğu ve Güneydoğu Anadolu Bölgelerinde yaşanan sorunların Batı’ya yayılması, kent ayaklanması, genel grev ve genel direniş gibi temel hazırlıkların, hangi  örgütlenme ve önderlik tarzıyla gerçekleştirilebilineceği konusunda MLKP’ nin zengin örnekler sunduğu belirtilerek, bu anlayış, geliştirilen pratik çalışmalarda karşılığını buldu, Gazi ayaklanmasını yayma girişimi ve kayıplar kampanyası bunu daha da üst düzeye çıkardı…tespitiyle yine örgütün Gazi olaylarında büyük rolünün olduğu kabul edilmektedir.

Gazi olayları sonrasında, bu mahallede örgüt tarafından gerçekleştirilen çalışmalarda, olaylar esnasında yaşanan olumsuzluklar, aslında Devletin Alevi vatandaşlarımıza karşı yıllardır sürdürdüğü bir politikaymış gibi yansıtılmak suretiyle suistimal edilerek halka karşı kullanılmıştır. Bu çalışmalar neticesinde eleman temini ve lojistik destek gibi konularda ciddi kazanımlar elde eden örgüt, MLKP üyesi Özgür BULUT ve gizli tanık Kehribar’ın, 1996 yılı içerisinde Maltepe İlçesi Gülsuyu Mahallesi ve Gazi Mahallesinde, halkın güvenlik güçleriyle karşı karşıya getirilerek benzer olayların yeniden yaşanması için planların yapıldığı yönündeki beyanları ile de teyit edilmiştir. 

MLKP üyesi Erdinç TAĞAÇ isimli şahsın ifadesinde özetle; “Gazi Mahallesi Sorumlusu   Hasan POLAT’ ın kendilerine, Gazi Mahallesindeki Kültür Merkezi’ne ülkücüler tarafından saldırı gerçekleştirileceğini, bu bilgiyi kimseyle paylaşmamamızı ve ülkücülere karşı örgütlenme çağrısı içerikli bildiriler hazırlandığını, bu bilginin kaynağını sorduğumuzda ise kendilerine bilgi geldiği şeklinde yanıt aldıklarını, Gazi olaylarından yaklaşık bir hafta kadar önce Hasan POLAT  ile yaptığı bir görüşmede, kendisinde olan fakat mermileri olmayan üç adet tabanca için mermi getirecek olan Gülten Kod isimli örgüt mensubuyla buluşarak  mermileri almasını söylediği, kendisinin de bu şahısla buluşarak toplam 30 adet mermi aldığını, yapılan başka bi toplantıda daha önceden hazırlanmış olan, ülkücülere karşı örgütlenme çağrısı içerikli bildirileri dağıtmak için 12 Mart Pazar akşamının belirlendiği… olaylar esnasında  topluluğun içerisinde bulunan 40-45 yaşlarında eşkalini hatırlayamadığı şahsın “ Camilere saldırmak lazım, haydi camilere saldıralım” dediği, ancak şahsın topluluk arasında kaybolduğu, kendisinin de yanındaki tabanca ile 7 – 8 kez yere paralel olarak ateş ettiğini, daha sonra diğer arkadaşlarıyla buluştuğunda onların da polise karşı birkaç kez silah kullandıklarını öğrendiğini..” beyan etmiştir. Bu anlatımlar dikkate alındığında, kahveler taranmadan önce bölgede bir saldırı olacağının bilinmesi, ona göre silah, malzeme ve bildiri gibi hazırlıkların yapılması, bildirilerin 12 Mart akşamı dağıtılması, dikkate değer hususlardır.

Gizli Tanık Kehribar’ ın, 

Gazi Mahalle’sindeki olaylar bittikten sonra yapılan toplantılarda bizim de bilgi sahibi olmamız için ve de bu tür olaylara karşı tecrübe anlamında bize anlatılan; Gazi Olayları olmadan kısa bir süre önce bölgedeki MLKP sorumlularının kısa bir süre içinde Gazi Mahallesi’ ne sivil faşistler tarafından saldırı yapılacağını gerekçe göstererek MLKP örgütünün üst düzeyinden bol miktarda mermi, otomatik silah istedikleri bize anlatılmış ve beklenen bu saldırı karşısında bildiriler hazır hale getirildiği üst düzey yöneticiler tarafından bize bildirilmiştir… Yapılmak istenen Alevi-Sünni çatışmasını meydana getirmekti. Alevilere yönelik saldırı olduğu yönünde yapılan yayınlar bu provokatif eylemin derinleşmesini ve amacına ulaşmasını sağlamıştır…şeklindeki beyanları da kahvehanelere gerçekleştirilen saldırının, MLKP yönetimi tarafından önceden bilindiği ve bu yönde hazırlıklar yapıldığı anlaşılmaktadır.

MLKP isimli örgütün Genel Sekreteri ve Merkez Komite Üyelerinin de aralarında bulunduğu ( 23 ) kişinin ele geçirildiği Gaye Kod planlı istihbarat operasyonu kapsamında yakalanan  Hatice BOLAT isimli şahıstan elde edilen flashdisk içerisindeki,  Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde görev yapmış toplam ( 349 ) Generale ait adı, soyadı, eşinin adı, adresi ve telefon bilgilerinin yanında bazılarına ait, nasbı, son görev yeri, ayrıldığı tarih, cep telefonu, oğlunun telefonu, eşinin telefonu, korumasının – şoförünün telefonu, yazlığına ait telefon, harici ve dahili telefonu gibi gizli ve kolaylıkla elde edilemeyecek bilgilerinin bulunduğu göz önüne alındığında Gizli Tanık Dilovası’nın 17.05.2008 tarihli ek ifadesinde, bazı emekli askerler ve MİT mensuplarına yönelik gerçekleştirilen suikast eylemleriyle ilgili olarak; “.. o dönem örgütün eylem amaçlı böyle bir istihbarat çalışmasının olmadığını konuştuk. Bugün düşündüğümde örgütün istihbarat çalışmasının olmadığı bir dönemde, çok ciddi ve gizli nokta eylem istihbaratlarının örgütün merkezi tarafından ekiplere ulaştırılmasında derin bağlantıların olduğunu ve adeta eylemlerin servis edildiğini söyleyebilirim...” şeklindeki beyanları ile Jandarma Bölge Komutanı Tuğgeneral TEMEL CİNGÖZ suikastı faili Adnan TEMİZ’in 16.06.1991 tarihli ifadesinde; “Temel CİNGÖZ’ün istihbaratının (kalmış olduğu Jandarma lojmanlarının giriş çıkış yolları krokisi, generalin hergün sabah evden çıkışının saat saat - gün gün belirtildiği) THKP-C  Dev-Sol örgütünün Merkez Komite Üyesi ve aynı zamanda Askeri Komite sorumlusu Haluk kod Niyazi AYDIN tarafından kendisine kapalı zarf içerisinde hazır olarak gönderildiğini, yine Adana’da gerçekleştirilecek başka eylem istihbaratlarının da örgütün merkezi tarafından kendisine hazır olarak geldiği..,” yönündeki  beyanlarında bahsedilen yöntemlerle elde edildiği kanaatini kuvvetlendirmektedir. 

Örgüt tarafından Gazi Komutanı olarak adlandırılan Hasan OCAK isimli şahsın, kaybolduğu gün bir randevusunun olduğu örgüte yakın yayın organlarında belirtilmesine rağmen kiminle ve nerede buluşacağına dair herhangi bir bilgiye yer verilmemesi ve akabinde boğularak öldürülmüş bir şekilde bulunması dikkat çekicidir.   

Gizli Tanık Dilovası ifadesinde; “Fikir Kulüpleri Federasyonu öğrenci gençliğinin toplandığı yerdi. FKF ilk çıktığında başkanlığını Doğu PERİNÇEK yapmaktaydı. Bu çatı altında o dönemin gençlik liderlerinden Mahir ÇAYAN, Deniz GEZMİŞ, İbrahim KAYPAKKAYA ve Doğu PERİNÇEK isimli kişiler vardı. Bu kişilerin tamamı silahlı mücadeleyi savunan kişilerdi. Doğu PERİNÇEK’in de aralarında bulunduğu bu kişiler Türkiye’de sonradan kurulan Sol terör örgütlerinin liderleri olarak ülkemizi uzun yıllar kanlı çatışmalara sürükleyecek terör örgütlerinin başını çektiler” şeklinde beyanlarda bulunarak ülkemizdeki sol terör örgütlerinin nasıl ortaya çıktığı yönünde bilgisini aktarmıştır.

Semih GENÇ’ in 07.10.2002 tarihli ifadesi ve Gizli Tanık  DİLOVASI’ nın 17.05.2008 tarihli ifadesinde de belirtildiği gibi; sol terör örgütlerinin oluştuğu ve ülkemizde insanların sağ - sol diye ayrışmaya başladığı dönemlerin siyasi aktörleri arasında yer alan kişilerden birisi Ergenekon terör örgütü yöneticisi olmak suçundan hakkında dava açılan sanık DOĞU PERİNÇEK’tir. Yine devam eden süreçte kurulan farklı sol terör örgütlerinin içerisinde yer alan kişilerin, DOĞU PERİNÇEK’in başkanlığını yaptığı FKF’nin (Fikir Kulüpleri Federasyonu) içinden çıkan gençler olduğu anlaşılmaktadır.

Bütün bu veriler, MLKP terör örgütü yöneticilerinin açıklanamayan bağlantılarının olduğunu göstermektedir .Bu bağlantı da  örgütün kullandığı el bombalarının Ergenekon terör örgütü soruşturması sırasında ele geçirilen el bombalarıyla aynı kafileden olduğu kriminal raporlarla tespit edilmiştir.     

Ergenekon soruşturması kapsamında ele geçen dokümanlar, tanık-gizli tanık ve şüpheli beyanları ile iletişim tespit tutanakları birlikte değerlendirildiğinde, 29/Ekim/1999 tarihli ERGENEKON dokümanında “ … terör grupları mutlaka kontrol altında tutulmalı, gereğinde “naylon terör grupları” oluşturularak, terör dünyasına yön verilmeli ve güçlü istihbarat örgütlerinin kurguladığı oyunun içinde mutlaka yer alınmalıdır, ulusal ve uluslararası LEGAL VE İLLEGAL ÖRGÜTLER ile işbirliğine yönelmek kaçınılmaz bir zorunluluktur.” Şeklindeki eylem planı göz önüne alındığında, MLKP terör örgütünün taşeron örgüt olarak kullanılması için, Ergenekon terör örgütünün faaliyet yürüttüğü şüphesi bulunmaktadır. 

ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜNHİZB-UT TAHRİR TERÖR ÖRGÜTÜ İLE BAĞLANTISI:

Yapılan soruşturma sırasında elde edilen deliller ve arşiv kayıtlarının incelenmesi sonucu İstanbul Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünce hazırlanan raporda öncelikle Hizb-ut Tahrir terör örgütü ve eylemleri hakkında açıklamalara yer verilmiş, sonrasında da Ergenekon terör örgütü ile Hizb-ut Tahrir terör örgütü arasında kurulan irtibatlar açıklanmıştır. Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü’nün hazırladığı raporun özeti aşağıya çıkarılmıştır.


A) Hizb-ut Tahrir Terör Örgütü Hakkında Genel Bilgiler: 

 

 Hizb-ut Tahrir; 1953’de İhvan-ı Müslimin (Müslüman Kardeşler) Örgütü’nden ayrılan, Takiyüddin En-NEBHANİ tarafından Ürdün’de kurulmuştur. NEBHANİ’nin 1979’da ölmesi üzerine örgüt liderliğini 2003’e kadar Abdülkadim ZELLUM yürütmüş, adı geçenin ölmesi sonrasında yerine ATA EBU REŞDE geçmiştir.

Amacı; ümmetçilik anlayışı kapsamında Müslümanları bir Halife etrafında toplayarak Hilafet devleti kurmaktır. Kurulacak bu devlet “Raşid-i Hilafet Devleti” olarak isimlendirilmektedir. İslam devletinin kurulması amacıyla gerekli görülen halk hareketinin geliştirilmesi hususunda, İhvan hareketinin öngördüğü tabandan tavana yönelimin aksine; tavanda yapılacak değişiklikle tabanı yönlendirmeyi esas almış olmaları, İhvan-ı Müslimin örgütünden ayrılmalarında en önemli etken olarak ifade edilmektedir. Bu kapsamda örgüt; Kültürlenme, Halk ile Bütünleşme ve halkı örgütledikten sonra şer’i esaslara göre İslam Devletini Kurma şeklinde (3) aşamalı bir strateji benimsemektedir. 

Bilinen şiddet eylemi bulunmamakta olup, dünya genelinde ağırlıklı olarak internet siteleri aracılığı ile propaganda faaliyetleri yürütmekte, gündemdeki konulara ilişkin hazırladığı bildirileri e-mail adresi bulunan kurum ve kuruluşlara göndermektedir. Ancak “şiddet” yöntemini benimsemediği ifade edilmekteyse de; 2005’de, Özbekistan/Andican’da Devlet Başkanı İslam KERİMOV’u devirme girişimiyle suçlananların yargılanmasını protesto amacıyla gerçekleştirilen eylemlere, güvenlik güçlerinin müdahalesi sonucu (200) civarında şahsın hayatını kaybetmesiyle sonuçlanan olaylardan Özbek Hükümeti Hizb-ut Tahrir örgütünü sorumlu tutmuştur.  

Yayın organları; Beyrut’ta yayınlanan El-Hadara isimli gazete ile Türkçe olarak 2003 yılına kadar Almanya’da basılan ve örgütün bu ülkede yasaklanması sonrası günümüzde faal olmayan Hilafet dergilerdir.

Ürdün, Suriye, Lübnan, Sudan, Kuveyt, Kudüs, Malezya, Özbekistan gibi ülkelerin yanı sıra İngiltere başta olmak üzere, Almanya, Danimarka gibi Avrupa ülkelerinde de yayılma imkanı bulmuştur. 

 

B) Türkiye Faaliyetleri: 

 

Örgüt yapılanmasında her ülke ‘‘Vilayet’’ şeklinde nitelendirilmektedir. Ülkemizde de Türkiye Vilayeti Sorumlusu/Mutemeti/Emiri olarak tanımlanan bir sorumlu atanmakta, buna bağlı hiyerarşik örgütsel alt birimler oluşmaktadır.

 

Hizb-ut Tahrir örgütünün Ülkemizdeki ilk faaliyetleri, 1960’lı yıllarda Osman Muhammed Mahmud isimli Ürdünlü bir öğrencinin girişimleriyle gündeme gelmiş ve 1964’a kadar Muhammed Ali HANDAN’ın öncülüğünde yürütülmüştür.  

Son yıllar itibariyle örgütün Ülkemiz sorumluluğu, sırasıyla; Ahmet KILIÇKAYA (1990’lı yıllar), Remzi ÖZER (2000-2001 arası) tarafından üstlenilmiş olup, günümüzde örgütün Ülkemiz sorumluluğunu Yılmaz ÇELİK yürütmektedir. Yılmaz ÇELİK hakkında bir çok kez adli işlem yapılmış, son olarak 2008 Mart ayında cezaevinden tahliye olmuş ve akabinde 26 Eylül 2008’de Ankara’da yakalanarak cezaevine gönderilmiştir. 

1964-1967 arasında, örgütün ‘Türkiye Vilayeti Sorumlusu’ olan Ercüment ÖZKAN’ın (1995’de ölmüştür) 1985’de Hizb-ut Tahrir Anayasası dağıtmaktan örgüt mensupları ile birlikte yakalandığı bilinmektedir. H. Tahrir’in Ülkemizdeki ilk faaliyetlerini şekillendiren E. ÖZKAN ‘‘İslam Devleti’nin ve Halifeliğin mutlaka bir Arap ülkesinde kurulacağı’’ anlayışına karşı çıkarak örgütten ayrılmış ve bilahare örgütün yabancı ülkelerin kontrolüne girmiş olabileceğine dair kaygılar taşıdığı hususunu gündeme getirmiştir.

1980’li yılların sonlarından itibaren faaliyetleri duran örgütün 28 Şubat 1997 sonrasında özellikle devlet kurumları, askeri birimler…vb yerlere gönderdiği bildiriler ile gündeme gelmiştir. Örgütün, kamuoyunda dini konuların yoğun tartışıldığı dönemlerde gündeme gelmesi dikkat çekici bulunmaktadır.

1994 Ağustos’unda, İngiltere’nin başkenti Londra’da bir stadyumda, Hilafetin Kaldırılışının 70. yılı münasebetiyle yaklaşık 12 Bin kişilik katılımla bir etkinlik gerçekleştirilmiştir. 

Son yıllarda, Ortadoğu’nun yanı sıra Orta ve Güney Asya’da yayılma imkanı bulunan örgüt, 12.08.2007 tarihinde Endonezya’nın başkenti Jakarta'da, farklı ülkelerden yaklaşık (80) bin kişinin katıldığı “Uluslararası Hilafet Konferansı” düzenlemiştir. 

 

C) Son Dönem Faaliyetleri 

 

Yılmaz ÇELİK’in Türkiye sorumluluğuna gelmesi akabinde, 2004’ten itibaren strateji değişikliğine giden örgütün; geçmişte gizliliğe azami derecede önem göstermekteyken legal alan faaliyetlere yöneldiği ve ‘Köklü Değişim’ isimli bir dergiyi faaliyete geçirerek, dergi bünyesinde ‘Değişim Konferansları’ ve iftar yemekleri organize ettiği görülmüştür. Geçmişte gizli olarak dağıttığı bildirileri aleni olarak Cuma namazları sonrası ve halkın yoğun olduğu bölgelerde dağıtmaya başladığı, basın-yayın kuruluşlarını ziyaret ederek bildiriler bıraktığı ve yayınlanması istenen hususlarda medya kuruluşlarına basın açıklamalarını gönderdiği gözlenmiştir. 

 

Örgüt tarafından, 2005 Eylül’ünde “Hilafetin Kaldırılışının Hicri yıldönümü” münasebetiyle İstanbul Fatih ve Ankara Hacıbayram Camiilerinde Cuma namazı sonrası protesto gösterisi düzenlenmiş, Hilafet ve Şeriat talepleri seslendirilmiştir. Kamuoyunda geniş yankı bulan eylemlerin zamanlaması Hilafetin Kaldırılışı’nın yıldönümünün yanında, ilginç bir sürece denk gelmiştir.  

PKK, Kıbrıs ve AB sürecinin gündemi önemli derecede meşgul ettiği, Yürütme organının dış politikada tavizkar, içeride ise zafiyet içerisinde olmakla suçlandığı, Terörle Mücadele Yasasının ise ihtiyaçlara cevap vermediği gerekçesi ile değiştirilmek istendiği bir dönemde gerçekleştirilmiştir. 
Örgütün bir yandan cami önlerinde gerçekleştirdiği kanunsuz gösterilerle kamuoyu gündemine gelmeye çalışması, diğer yandan ise güvenlik güçlerinin müdahalesine karşı cami cemaatini kışkırtma arayışları örgütün başka güçlerce yönlendirdiğini göstermektedir. 

Bu eylemler sonrasında, örgüte yönelik Ülke genelinde düzenlenen operasyonlar ile Türkiye sorumlusu başta olmak üzere önemli isimler yakalanarak tutuklanmıştır. Ancak devam eden süreçte bazı üst düzey örgüt mensuplarının cezaevinden tahliye olmasıyla birlikte, toparlanma arayışına yönelmiştir. 


FATİH CAMİ EYLEMİ:

02.09.2005 günü İstanbul ili, Fatih ilçesinde bulunan Fatih camiinden Cuma namazı çıkışında cami avlusunda  yaklaşık 150 kişilik bir grubun toplanarak Hizb-üt Tahrir isimli örgüt yapılanmasının Türkiye resmi sözcüsü sıfatıyla Yılmaz ÇELİK tarafından basın açıklaması adı altında, dosya içinde mevcut “Hizb-üt Tahrir’den İslam Ümmetine ve Bilhassa Kuvvet Sahibi Olanlarına Bir Nida” başlıklı 15 sayfadan ibaret metnin okunduğu,

Bildiride özetle; “3 Mart 1924 tarihinde İngiltere’nin başını çektiği sömürgeci kâfir devletlerin Arap ve Türk hainlerinin de yardımıyla Hilafet devletini yıkmayı başardıklarını, aynı gün halifenin ülkeden kovulduğunu, Müslümanların beldelerine sömürgeci kâfirlerin yerleştiği, Müslüman topraklarını paramparça ederek tek bir devletten 55 küçük devletçik haline getirildiği, bu devletlerde de kâfirlerce emredilen hususların derhal yerine getirildiği, Filistin’de bir Yahudi devletinin kurulduğu, hilafetin yıkılmasıyla Afganistan’da, Irakta, Hindistan’da, Keşmir’de, Filistin’de, Kırımda, Çeçenistan’da, Cezayir’de, Bosna’da, Sudan ve Endonezya’da Müslümanların ezildiği, hilafetin hüküm sürdüğü dönemde bu tür haksızlıkların yaşanmadığı, Hizb-üt Tahrir’in önderliğinde Raşidi Hilafet devletinin kurulacağı ve bu devletin kurulmasıyla bu haksız uygulama ve zulümlerin biteceği Hizb-üt Tahrir’in bu maksatla faaliyet yürüttüğü ve Müslümanların bu faaliyetlere ortak olmaya çağrıldığı” görülmüştür.   

Eyleme katılanlar tarafından “HİZB-ÜT TAHRİR TÜRKİYE” “YA HİLAFET YA ŞEHADET HİZB-ÜT TAHRİR”, “CUMHURİYET DALALET HİLAFET HİDAYETTİR” , “HİLAFET İZZET DEMOKRASİ ZİLLETDİR”, “TEK ÇÖZÜM İSLAMIN DEVLETİ RAŞİDİ HİLAFET DEVLETİ” şeklinde sloganların atıldığı ve bu şekilde pankartların açıldığı, grubunun basın açıklamasının bitimini müteakip dağıldığı görülmüştür.

Eyleme katılanların yakalanmasına yönelik güvenlik güçlerince yapılan çalışmalar neticesinde ülke genelinde 83 kişi yakalanmış, bunlardan 47 örgüt mensubu çıkarıldıkları mahkemelerce tutuklanmıştır.


Operasyonlar sırasında, eyleme katılan bir şahıstan ele geçirilen mektup incelendiğinde: örgüte yeni katılmış bir örgüt mensubunun; yapılan eylemin Hizb-Ut Tahriri’in amaç ve stratejisine uymadığını belirtmesi önemli görülmüştür. Sözkonusu mektupta;

“Kerim Kardeşlerim. aşağıda okuyacağınız sebeplerden dolayı Hizb’i bırakıyorum ifadesi ile başlayıp, devamında;



…

Diğer mevzu ise bizim medya aracılığı ile yaptığımız eylemlerdir. Bizde şu fikir hakim idi ve sanırım halen bazı kardeşlerimizde bu fikir hakimdir.”Medya bizi iyi veya kötü haber yapsında ümmet bizi duysun,Hilafeti duysun ve bu onların gündemine otursun”Fakat şunu düşünmüyoruz ki şu anki medya “fasıkların” elinde olan bir medya.Fasık dememin özel bir sebebi var Rabbimiz fasıklardan bir haber geldiğinde o haberi iyice araştırmanızı istiyor.Yani onlara haber konusunda güvenmememizi istiyor.Ne alırken ne de verirken.Onlar bizi gündeme alırken bile kendi pis “mühürlerini” vurup gündeme almaktadırlar. Son Fatih eyleminde bunu daha da yakıcı hissettik. Medya bizi ümmete “İngiliz güdümünde olan bir Hizb”, “pravokatör bir Hizb” ve daha başka Hizb’in hakketmediği bir şekilde sundu. Bir de tutuklamalarının olmayışı, özellikle Yılmaz ÇELİK abin yalnız kaldığı halde polis tarafından durdurulup kimliğine bakılıp tutuklanmaması ümmetin kafasında Hizb hakkında soru işareti oluşmasına sebep olmuştur. 

Şimdiyse Hizb bizden gönderdiği beyanları dağıtmamızı ve iftiraların ümmetin zihninden silinmesini istiyor. Ama şunu düşünmek lazım değil mi? Bunu biz istedik.Evet biz istedik.Biz bu medyanın bizi haber yapmasını ve bu eylemi ümmete duyurmasını istedik.Yoksa üç bin beş yüz kişi ile yetmiş milyona nasıl sesleneceğiz. Biz o medyayı oraya çağırdık bir gün öncesinden. Peki şunu da sormak gerekmez mi? Biz bu üslubu neden kullanmıştık. ”Topluma girişimiz” daha kolay olsun ümmet Hizb’den ve  fikirlerinden haberdar olsun işimiz daha bir hız ve kolaylık kazansın. Ama ne oldu? Ümmet o fasıklara kandı ve bizi o fasıkların  tanıttığı şekilde tanıdı. Şunu da sanmıyorum ki bu dağıttığımız beyanlarla bu kötü fikirler kolay kolay silinsin. Bu eylemin sonucu bizim istediğimizin tam tersi oldu. Mesela biz bu eylemden önce ümmete giderken Hizb’li olduğumuzu söyleyip hemen Kuran ve sünnetten bahseder ve onları Nebevi Metoda çağırırdık. Ama bundan böyle gittiğimizde önce bu iftiraları temizleyip sonra asıl işe geçeceğiz. Tabi önceden söylediğim gibi bu hiç kolay olmayacaktır.Çünkü bu ümmüt bu medyayı “doğru haber kaynağı” olarak kabul ediyor.Bir de ne biz bu sistemi ne de medyayı yeni tanıyoruz.Sistem eski sitem medya eski medya.Yani bizi ümmete başka nasıl tanıtacaklardı ki.

Şu an göründüğü kadarıyla Hizb bu eylemi bir yanlış olarak görmüyor. Belki bu olsa idi belki bu iftiraları silmek için yine canla başla çalışır, beyanları dağıtırdık. Çünkü herkez hata yapabilir. Hizbimiz de fikri liderliğe önem verir şahsi liderliğe değil. Medyatik eylemler bir üslubtur  ve bu üslub benim benimseyemediğim bir üslubtur. Öyle sanmaktayım ki Hizb de benim için bu üslubtan vazgeçmeyecektir.

Bunlardan başka kafamı karıştıran bizim” ikinci Merhale”de olmamızın sebeplerini kavrayamayışım. Hizb’in ferdi ibadetler ve elemanlarının “maneviyatlarında kuvvetlenmesi” noktasında çalışmasının olmamasıdır. Diyeceksiniz ki biz “siyasi” bir Hizb’iz. Ama bizim metodumuz Nebevi Metod değilmidir? Peygamber bu konuda da kitlesini eğitmemişmidir? Zaten Hizb’den olmayan insanlarında bizde eksik olarak gördüğü mevzulardan biride budur. Bende kendi nefsime ve etrafımdaki kardeşlerime baktığımda bunun böyle olduğunu görüyorum.

Son olarak şunu söylemek istiyorum. Ben bu Hizb’e katılırken düşünerek ve Allah rızası için girdim. Şimdi de aynı şey için ve aynı şeklide bırakıyorum. Tabi kalplerde olanı bilen sadece Allah’tır” şeklinde son bulduğu görülmüştür.

. . .  

D) Ergenekon Terör Örgütü Soruşturması kapsamında gözaltına alınan şahısların Hizb-ut Tahrir Terör Örgütü ile olan ilişkileri

1-Evrakı tefrik edilen şüpheli Kurtça BEKTAŞ, 

a) Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde özetle:

 “…Herhangi bir terör örgütüne üyeliğinin bulunmadığını, Arkadaşları arasında dini sohbetler ve toplantılar yaptıklarını, Rıfat, Süleyman, Mahmut OĞUZ ve kendisi bu amaçla bir araya geldiklerini, bazen aydan aya görüştüklerini, bazen haftada bir görüştüklerinin de olduğunu, geçen sene Ramazanda bir iftarda soyadını bilmediği Kazım abi isimli şahıs ile tanıştığını, bu şahısla kendilerinin Süleyman’ın kamyonculuk yapan bir arkadaşı tanıştırdığını, arkadaşlarıyla da görüştüğünü, dini hususlarda cahil oldukları için merak edip ve onunla görüşüp sohbet etme talebini kabul ettiklerini, O tarihten sonra belli aralıklarla bir araya geldiklerini, bu bir araya gelmelerinin birinde yaklaşık 4 ay önce Kazım abi isimli şahsın Mahmut OĞUZ’u getirdiğini, kendileriyle tanıştırdığını, daha sonra bu sohbetlerin, nerede nasıl ne aralıklarla görüşeceklerini daha çok Mahmut Oğuz belirlemeye başladığını, Onun kendilerini aradığını, ancak kendilerinden birine telefonunu vermediğini, daha doğrusu son zamanlarda bir telefon verdiğini, bunu da fazla kullanmadığını, bu nedenle kendileri onu aramadıklarını, onun kendilerini arayarak nerede bulaşacaklarını söylediğini, buluşmalarında Köklü Değişim isimli bir dergi getirip sattığını, kendilerinin de aldıklarını, bu dergiyi takip ettiklerini, dergileri almalarına rağmen çoğu evde kaldığını, bu örgütten sohbetlerinde Kazım abi ile Mahmut abi isimli şahısların kendilerine bahsettiklerini bu şekilde haberlerinin olduğunu, örgütten bahsettiklerini ancak üyesiyiz demediklerini, ama ilgilerinin belli olduğunu, Örgütün amacının dini bir yaşam getirmek, hilafeti yeniden sağlamak olduğunu söylediklerini, kendisinin de böyle öğrendiğini, kendisi internette bu örgüte ait sitelere girmediğini, bu örgütün üyesi olmadığını, konuşmalarda sadece “hizb” kelimesi geçtiğini, ancak daha çok dini konularda sohbet çerçevesinde zaman geçirdiklerini,

Yapılan soruşturmada elde edilen delillerden, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Hizbuttahrir Terör Örgütü içersine sızmaya ve bu örgüt mensuplarını kullanmaya ya da yönlendirmeye çalıştığı ve Mehmet Ali ÇELEBİ’nin de Neriman AYDIN, Kemal AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yoğun irtibatlı olduğunun tespit edilmesi üzerine şüpheliye bu olaydan haberinin bulunup bulunmadığı sorulduğunda; Kendisi bu şahsı ne şekilde tanıdığını yukarda söylediğini, Süleyman’la bir yolculuk esnasında tanışıp, karşılıklı telefonlarını almışlar, arabada ne konuştuklarını bilmediğini, ancak bu şahıs kendisini muhasebeci olarak tanıttığını, dini hususlarda merak ettiğini söylediğini, daha sonra Süleyman’la karşılaştığında Süleyman böyle bir şahısla tanıştığını kendisine anlattığını, Ancak görüşmelerinin ayrıntısına vakıf olmadığını, bir defasında da Süleyman bu şahsa kendisinin telefonundan kontörü olmadığı için mesaj gönderdiğini,

Şüpheli Neriman AYDIN’ın ikametinde yapılan aramada, ele geçirilen bir not kâğıdında, üst kısmında “Hizbuttahrir” yazdığı, bunun altında da, “Süleyman” “Ulus kiler çarşı girişindeki Türkcell telefoncu Rıza arkadaşı” “Keçiören sanatoryum konuşma yerleri” “Her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı” “Aşama aşama hazırlık” “Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var” “Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var” “CD ler kalabalık ortamda izleyin” “Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazdığı görülmesi üzerine şüpheli Neriman AYDIN'ın notlarında geçen "Keçiören Senatoryum konuşma yerleri" diye bahsedilen yerin neresi olduğu, burada yapılan toplantıların konusunun ne olduğu, bu toplantılara kimlerin katıldığı sorulduğunda; Süleyman denilen arkadaşı Süleyman olduğunu, Ulus Kiler Çarşı girişindeki Turkcell telefoncu Rıza arkadaşı denilen, arkadaşı Rıza olduğunu, Keçiören Sanatoryum mevkiinde kendisinin, Rıfat’ın ve Mahmut OĞUZ isimli şahısların evi olduğunu, buralarda buluştukları için konuşma yerleri buralar diye belirtildiğini, ayda bir büyük toplantı ve haftalık toplantılar dini sohbet amaçlı bir araya gelip yaptıkları sohbetler olduğunu, CD’leri daha çok Mahmut abi isimli şahsın getirdiğini, sohbetleri de onun verdiğini, telefonda şifreli kayıtlar ile ilgili bir bilgisinin olmadığını,

21.07.2008 günü saat:21.19'da Süleyman SOLMAZ ile şüphelinin yaptığı görüşmede tespit edilen; Filistin’e cihada gitme konusu, bu iş için gerekli masraf ve kimin kanalı ile gidilebileceğine ilişkin konuşma içeriği sorulduğunda; Bu görüşmelerinden önce Süleyman’ın cihat içerikli bir CD izleyip etkilenmiş olduğunu, cihada Filistin’e gitmeye karar verip kendisini aradığını, fikrini söylediğini, kendisi de ayarlayayım beraber gidelim dediğini, Kendisinin de Amerikanın Filistin’de yaptıklarından rahatsız olduğunu, bir Müslüman olarak bir şeyler yapmak gerektiğine inandığını, Süleyman böyle bir fikir verince uygun geldiğini, Filistin’e kimin vasıtasıyla gideceklerini kastettiğini bilmediğini, kendisinin Filistin bağlantısının olmadığını, Onun da iki eniştesinden hangisinin bunu yapacağını bilmediğini, bu dosya kapsamında gözaltına alınan Mahmut Oğuz KAZANCI, Süleyman’ın eniştesi olduğunu,

Şüphelinin Ankara ili Keçiören ilçesi Pınarbaşı Mahallesi Ateş Sokak No:4/13 sayılı ikametinde yapılan aramada;

 -(13) sayfa A4 kağıdına yazılı Hizb-ut Tahrir yazılı bilgisayar çıktısı,

-(80) sayfadan oluşan Hizb-ut Tahrir ibareli beyaz kaplı kitap,

-(158) sayfadan oluşan Haberül-Vahit Ali DİKİCİ köklü değişim yayıncılık yazılı kitap,


-(56) sayfadan oluşan Hizb-Ut Tahririn yola çıkışı ibareli kitap,

-(1) adet Hızb-ut Tahrir Türkiye Vilayeti ibareli CD,


-(1) adet  Hızb-ut Tahrir Türkiye Vilayeti ibareli CD,


-(8) adet Köklü Değişim yazılı 2007 yılı Aralık-Şubat-Mart-Nisan-Mayıs-Haziran-Temmuz-Ağustos ibareli dergi bulunarak el konulmuştur.

HİZBUTTAHRİR isimli kitap hakkında, Ankara 1 Nolu DGM’nin 17.01.2003 tarih 2003/82 sayılı kararı ile toplatma ve el koyma kararının olduğu hatırlatılarak Hizb-ut Tahrir Terör Örgütü ile ilgili bu dokümanlarla ilgili ifadesini vermesi istendiğinde; Bunların kendisine ait olduğunu, CD, dergi ve kitapları Mahmut ile Kazım isimli şahısların getirdiğini, ondan para karşılığı satın aldığını, meraktan evde bulundurduğunu, çoğunu okumadığını, 

Hizbut tahrir terör örgütü üyesi olmadığını, Meraktan sohbetlerinde bulunduğunu, Dergi ve kitaplarını satın aldığını, bir araya gelip sohbet etmek dışında herhangi bir faaliyette bulunmadığını, yasadışı herhangi bir eyleme katılmadığını, suçlamaları kabul etmediğini, bu örgütle kendilerinin bağlantılarını Mahmut abi ve Kazım abi isimli şahısların yaptığını, bu şahıslardan başka kimseyi tanımadığını, bu şahısların da örgüt üyesi olup olmadığını bilmediğini, ancak kendilerine bu dergi ve CD’leri verenler ve sohbetlerde bu gruptan bahseden onlar olduğunu, Ergenekon terör örgütü ile bir alakasının olmadığını, Mehmet Ali isimli şahsın bu örgüt adına kendileri ile irtibata geçmeye çalışıp çalışmadığını da bilmediğini, bu şahsın kendilerinden sadece Süleyman ile irtibatı olduğunu,  beyan etmiştir.

b) Evrakı tefrik edilen şüpheli Kurtça BEKTAŞ, Sorgusunda özetle: 

“Suçlamayı kabul etmediğini, Ergenekon Terör Örgütü ve Hizbut Tahrir Terör Örgütü ile alakasının olmadığını, Mahmut Oğuz'u geçen sene Süleyman Solmaz isimli arkadaşının evinde iftar yemeğinde tanıdığını, daha sonra birlikte oturup sohbet ettiklerini, Mahmut Oğuz’un sohbet sırasında getirmiş olduğu kitap ve CD’leri kendilerine okuyup gösterdiğini, Köklü Değişim dergileri getirdiğini, bu dergilerin rafta durduğunu, açıp okumadığını, Süleyman Solmaz, Rıza Demir, Rıfat Yıldırım’ın çocukluk arkadaşı olduğunu, bazen haftada bir bazen ayda bir evlerinde bir araya gelip sohbet ettiklerini, dini içerikli sohbetlerde bulunduklarını, dini sohbetler sırasında Hizbut Tahrir Örgütünü duyduğunu, Mahmut Oğuz’un sohbetlerde Hizbut Tahrir Terör Örgütü konusunda kendilerine bilgi verdiğini, daha sonra Rıza Demir'in de internetten Hizbut Tahrir Örgütünü araştırdığını, bir araya geldiklerinde peygamberimizin hayatı ve sahabe hayatları konusunda konuştuklarını, diğer konularda konuşulmadığını,” beyan etmiştir.  

2- Evrakı tefrik edilen Şüpheli Mahmut OĞUZ:

a) Emniyet İfadesinde özetle: 

“… 2006 yılında askerlikten terhis olduktan sonra Ankara iline döndüğünü, 1 sene kadar sahibi Süleyman UĞURLU veya Ahmet SİVREN olarak hatırladığı şahıslara ait KÖKLÜ VE DEĞİŞİM isimli dergide dizgi ve tasarım bölümünde çalıştığını…, 2003 yılında Hizbut Tahrir örgütüne üye olmak suçlaması ile  gözaltına alındığını, daha sonra bu suçlamadan mahkemede beraat ettiğini,  

Hizbut-Tahrir Terör örgütü hakkında bilgi sahibi olduğunu, bu örgütün fikri ve siyasi çalışan ve toplumu İslam ile kalkındırmaya çalışan bir parti olduğunu, kendisinin bu partiyi anlatan çeşitli kitap, dergi vb. yayınlarını okuduğunu ve bilgi sahibi olduğunu, bu partinin İslami kalkındırmayı gerçekleştirirken silahlı ya da maddi eylemleri benimsemediğini, amacını fikir ile gerçekleştirmeye çalıştığını, 2003 yılında hakkında bu partiye üyelik suçlaması ile işlem yapıldığını ancak bu davadan beraat ettiğini, kendisinin partinin fikirlerini kabul etmekle beraber, bu parti ile hiçbir şekilde ilişkisinin bulunmadığını ve bu partiden hiç kimseyi tanımadığını beyan etmiş,

Ev aramasında ele geçirilen “Köklü Değişim” dergisi, dergi içerisinde çıkan 3 sayfalık doküman ve Hizbut-tahrir terör örgütünün Türkiye Vilayeti temsilcisi olduğu anlaşılan Yılmaz ÇELİK isimli şahısla ilgili olarak görüşlerinin sorulması üzerine; 

Bu dergileri satmak amaçlı bulundurduğunu, o anki işinin yanı sıra dönem dönem bu dergiye giderek bir miktar dergi alıp sattığını, kazandığı paradan yüzde aldığını, Yılmaz ÇELİK isimli şahsı tanımadığını,  bu şahıs ile arasında bir ilgi bulunmadığını, derginin arasından çıkan 3 sayfalık dokümandan haberinin bulunmadığını, bu dokümanları hiçbir amaç için kullanmadığını beyan etmiş, 

Ankara ili Keçiören ilçesi Kuşcağız Mahallesi Kartaltepe Caddesi No:40/20 sayılı ikamette yapılan aramalarda ele geçirilen ve üzerinde Hizb-ut Tahrir Terör örgütünün anteti bulunan 2 adet CD’nin yapılan incelemesinde, CD’lerde Hizb-ut Tahrir terör örgütünün propagandasını içerir görüntülerin bulunduğunun tespit edildiği hatırlatılarak sorulması üzerine; 

KÖKLÜ DEĞİŞİM dergisinin genel olarak HİZBUT-TAHRİR partisi ile ilgili haberler yaptığını, bahsedilen CD’lerde 2002 yılında bu partiye yönelik adli makamlarca yapılan çalışmalar ile ilgili görüntüler olduğunu, bu CD’leri bilgi edinme amaçlı bulundurduğunu, hiçbir şekilde hiçbir yerde kullanmadığını,  

İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde, 20.09.2008 günü yaptırılan fotoğraf teşhisinde, 02.09.2005 günü Fatih Camii avlusunda Cuma namazı çıkışında Hizb-ut Tahrir terör örgütü tarafından düzenlenen ve konuşmacı olarak Yılmaz ÇELİK’in katıldığı bir eylemde şüphelinin de aralarında bulunduğu fotoğrafta kendisini teşhis ettiğinin görülmesi üzerine bu eyleme ne amaçlı ve hangi sıfatla katıldığı, eylemde çekilen video görüntülerini Hizb-ut tahrir terör örgütünün propagandası amaçlı kullanıp kullanmadığı, bahse konu örgütün başka eylemlerine katılıp katılmadığının sorulması üzerine;

 Bahse konu eylemi hatırladığı kadarıyla o dönem bir basın açıklaması olduğunu, kendisinin o dönem çalışmış olduğu KÖKLÜ DEĞİŞİM dergisi adına haber amaçlı kamera kaydı almak maksadı ile orada bulunduğunu, söz konusu basın toplantısını kimin yada kimler tarafından düzenlediğini bilmediğini, sadece çalıştığı dergi adına haber toplamak amacı ile orada bulunduğunu, kayıt ettiği görüntüleri kullanmadığını, dergiye teslim ettiğini, yaptığı bu işten ücret aldığını,

Özgeçmişini anlatırken 2006 yılında askerden terhis olduktan sonra bu dergide çalışmaya başladığını ve bu dergide bir sene kadar çalıştığını beyan ettiği,  ancak bahse konu eylemin 2005 yılında Fatih Camisi avlusunda gerçekleştiği hatırlatılarak ifadelerindeki çelişkiyi nasıl açıklayacağının sorulması üzerine, 2004 Şubat sonunda askere gittiğini, 15 ay askerlik yaptığını, 2005 mayıs sonu veya Haziran başı terhis olduğunu, birkaç ay bir işte çalışmadığını, daha sonra 2005 yılının son aylarına doğru KÖKLÜ DEĞİŞİM isimli dergide çalışmaya başladığını, geçmiş zaman olduğu için tarihleri tam olarak hatırlamadığını, o dönemde bahse konu dergide çalışmakta olduğunu, kendisine isnat edilen suçlamaları kabul etmediğini, fikir yapısı olarak muhafazakar bir insan olduğunu ancak hiçbir şekilde legal ya da illegal bir oluşum içerisinde olmadığını, münferit olarak sade bir hayat yaşadığını, kendisine yöneltilen hiçbir isnat ile ilgisinin bulunmadığını” beyan etmiştir.

b. Savcılık İfadesinde özetle:


“..Emniyet ifadesini tekrar ettiğini, kendisinin Ergenekon veya Hizbul Tahrir isimli örgütle hiçbir alakasının bulunmadığını, ancak 2003 yılında Hizbut Tahrir örgütü ile ilgili olarak yakalandığını ancak yargılanması sonucunda beraat ettiğini, kendisi ile birlikte yakalanan Kurtça Bektaş, Süleyman SOLMAZ ve Rıfat YILDIRIM’ı tanıdığını, bu kişilerin arkadaş çevresinden olduğunu, diğer kişileri tanımadığını, Neriman AYDIN isimli kişinin bilgisayarında ele geçen Hizbut Tahrir örgütü ile ilgili not ve yazılarla alakasının bulunmadığını, Köklü Değişim isimli yayınevinde çalıştığını, buradan çıkan kitapları para karşılığı sattığını, yukarıda isimlerini verdiği arkadaşları ile bir iki iftar yemeğinde buluştuklarını ayrıca kendilerine aile ziyaretlerinde bulunduğunu ancak burada kendilerine hiçbir şekilde Hizbut Tahrir ile ilgili CD ya da kitap vermediğini, bu yöndeki beyan ve suçlamaları kabul etmediğini, bu toplantı ve yemeklere Engin ve Kazım isimli şahısların katılmadığını, bu kişileri tanımadığını, emniyette verdiği ifadesinin doğru olduğunu, hiçbir örgütle ilgisinin bulunmadığını” beyan etmiştir. 

c) Sorgusunda :

“Suçlamayı kabul etmediğini, Hizbut Tahrir Terör Örgütü üyesi olmadığını, bu örgütle alakasının bulunmadığını, Kurtca Bektaş, Rıfat Yıldırım, Süleyman Solmaz'ı tanıdığını, arkadaş çevresi olduğunu, şüpheli Neriman Aydın isimli şahsın bilgisayarında ele geçirilen Hizbut Tahrir ile ilgili not ve bilgilerden haberinin olmadığını, yukarıda isimlerini söylediği arkadaşları ile iftarlarda ve aile ortamlarında birlikte olduklarını, güncel konularda sohbetleri olduğunu, birlikte olduğu bu arkadaşlara kitap ve cd vermediğini, köklü değişim yayınevinin dergi ve kitaplarını para karşılığı sattığını, cep telefonu kullandığını ancak şuan numarasını hatırlamadığını,beyan etmiştir.

3- Evrakı tefrik edilen şüpheli Mahmut Oğuz KAZANCI

Şüpheli Mahmut OĞUZ KAZANCI Emniyette susma hakkını kullanmıştır.

Savcılık İfadesinde özetle:

“…Kayınbiraderi Süleyman Solmaz’ı tanıdığını, Süleyman’ın üç arkadaşı bulunduğunu, daha önce onları gördüğünü, Rıfat Yıldırım, Kurtca Bektaş ve Rıza Demir’i Süleyman Solmaz’ın yanında gördüğünü” beyan etmiştir. 

4- Evrakı tefrik edilen Şüpheli Rıfat YILDIRIM:

Şüpheli Rıfat YILDIRIM Emniyette susma hakkını kullanmıştır.

a) Savcılık İfadesinde özetle:

“…kendisinin geçen sene ramazan ayında Kazım abi diye hitap edilen soyadını bilmediği bir şahısla Süleyman vasıtasıyla tanıştığını, Süleyman SOLMAZ, Kurtça BEKTAŞ ve Rıza DEMİR ile çocukluk arkadaşı olduklarını, Kazım isimli şahısla Süleyman isimli arkadaşının evinde verdiği bir iftar davetinde tanıştıklarını, önce arkadaş konularında daha sonra dini konularda sohbet ettiklerini, ardından bu sohbetlerin devam ettiğini, haftalık ya da 15 günlük periyotlarla bu ekiple bir araya geldiklerini, oturduklarında dini dergilerden okuduklarını, 4 ay kadar önce bir sohbetlerinde Kazım isimli şahsın “Hizbul tahrir” olduğunu söylediğini, bu şekilde öğrendiğini, ardından kendisine sorduğunu, internetten araştırdığını, amacının hilafeti getirmek olan bir örgüt olduğunu öğrendiğini, dini konularda kafaları örtüştüğü ve anlaştıkları için sohbetlerinin devam ettiğini, bu sohbetlerinin birinde (5 ay kadar önce) Kazım isimli şahsın getirdiği Mahmut OĞUZ isimli şahıs ile tanıştıklarını, bu şahsın da sohbetlerine devam etmeye başladığını, kendisinin “Köklü Değişim” isimli bir dergi bulundurduğunu, kendisine de birkaç defa bu dergiyi sattığını, diğer arkadaşlarına satıp satmadığını bilmediğini, bu dergide daha çok normal dini konular bulunduğunu, toplantılarına özel bir isim vermediklerini, normal arkadaş sohbeti tarzında olduğunu, kimin evi müsaitse ona göre bir araya geldiklerini, eşlerinin de geldiğini, ancak onların ayrı sohbet ettiklerini, isimlerini verdiği şahıslarla tanışıklığı olduğu için bunlarla telefonla da görüştüğünü, 

Bu toplantıları kendisinin organize etmediğini, ancak arkadaşlarıyla konuşup karar verdiklerini, Rıza’nın kendisine “Hiz.şey” derken toplantılarını ve hizbul tahrir bağlantılarını kastettiğini, kendisinin gerek Mahmut abinin gerekse Kazım abinin hizbul tahrirci olduğunu bildiğini, çünkü sık sık sohbetlerinizde bundan bahsettiklerini, ancak üye olup olmadıklarını, üye iseler konumlarını bilmediğini,

1 adet 56 sayfadan oluşan Mescidi Aksadan Bir Nisrun Doğuşu: Huzbut-Tahririn Yola Çıkışı isimli Hizbu-t Tahrir’ in anlatıldığı kitapçığı kimden aldığı ve Hizb-ut Tahrir ile ilişkisini açıklaması istendiğinde; 

“Bu kitabı da bir toplantıların Mahmut Oğuz’un getirdiğini, kendisinden para ile satın aldığını, kendisinin meraktan bu ekibin içerisinde yer aldığını, sempatizanı veya üyesi olmadığını, ancak toplantılarına ve sohbetlerine katıldığını..” 

Son olarak “Hizbut tahrir isimli örgütü Kazım abisi ve Mahmut Oğuz abisi vasıtasıyla tanıdığını, bu örgütün amacının hilafeti getirmek olduğunu, bu amaçla daha çok Mahmut abisinin yönlendirmeleri ve belirlemeleriyle haftalık ya da on günlük periyotlarda ev toplantıları yaptıklarını, bu toplantılara da Mahmut abisinin Köklü Değişim isimli dergiyi ve bazen farklı kitap ve broşür getirip dağıttığını, merak ettiği için internetten bu örgüt ile ilgili sitelere girerek bazı yazıları indirdiğini…” beyan etmiştir.


5- Evrakı tefrik edilen Şüpheli Rıza DEMİR:

a) Emniyet İfadesinde özetle:

2007 senesinin Ramazan ayında Süleyman SOLMAZ isimli arkadaşının iftar yemeği verdiğini, kendisinin de bu iftar yemeğine katıldığını, yemekte Kurtça BEKTAŞ, Rıfat YILDIRIM, Engin …?, Ali..? isimli şahısların olduğunu, yemekte sohbetleri devam ederken ne iş yaptığını bilmediğini, Süleyman SOLMAZ’ın babasına ait nakliye firmasında çalıştığını bildiği Engin..? isimli şahıs “İslami sohbetler veren bir tanıdığım var, isterseniz onu çağırıyım konuşun, sormak istediğiniz şeyler varsa sorun” dediğini, kendilerinin de “çağır” dediklerini, yaklaşık 1 saat sonra Kazım…? İsimli şahıs Süleyman SOLMAZ’ın evine geldiğini, birkaç saat kendisiyle dini konularda sohbet ettiklerini, Engin isimli şahıs haricindeki arkadaşlarının Kazım..? ı orada tanıdıklarını, Kazım..? sohbetin sonunda “bu sohbetleri isterseniz devamlı birimiz evinde yapalım” dediğini, kendilerinin de kabul ettiklerini, sohbetlerini dönüşümlü olarak Kurtça BEKTAŞ, Süleyman SOLMAZ ve kendisinin evinde dönüşümlü olarak 5-6 sohbet yaptıklarını, sohbetlerinin içeriğinin dini konularla ilgili olduğunu, bunun haricinde hiçbir konunun işlenmediği, söylenmediğini, en son katıldığı sohbette Kazım…? “okuyun, burada Hizbut Tahrir’den bahsediyor, haftaya gelin bunları işleriz, Hizbut Tahrir ile ilgili kafanıza takılan bir şey olursa sorarsınız, ben size anlatırım” diyerek kendisine üzerinde Hizbut Tahrir yazılı kitap ve CD verdiğini, kendisi kitap ve CD’yi evine götürdüğünde babasının kitap ve CD’yi görüp bunların ne olduğunu sorduğunu, kendisinin de ona  “Kazım abi verdi, bu cemiyete bağlıymış” dediğini, babasının da “ben bunları biliyorum, yasal bir yer değilmiş” dediğini ve internetten Hizbut Tahrir’i araştırarak kendisine gösterdiğini, kendisinin de internette Hizbut Tahrir’in terör örgütü olduğunu orada gördüğünü, Bundan sonra sohbetlerinin olmadığını, kitap ve CD’yi de attığını zannediyor olduğunu, ancak ikametinde polis tarafından yapılan aramada bulunduğunu, bunların varlığından haberinin olmadığını, varlığını unutmuş olduğunu, bunun haricinde sohbetlerine kimseyi davet etmediğini” beyan etmiştir.

b) Savcılık İfadesinde özetle:

Kendisi ile birlikte yakalanıp gözaltına alınan Süleyman SOLMAZ, Kurtça BEKTAŞ, Rıfat YILDIRIM’ın arkadaşları olduğunu, ayrıca Mahmut Oğuz KAZANCI’yı iki kere gördüğünü, arkadaşı Süleyman’ın eniştesi olduğunu,

Evinde ve işyerinde yapılan aramalarda Hizbul Tahrir Örgütü ile ilgili kitap ve CD ele geçtiği hususunun doğru olduğunu, 1 yıl öncesi arkadaşı Süleyman SOLMAZ’ın iftar yemeği verdiğini, kendisinin de gittiğini, sohbet sırasında Engin isimli bir şahsın geldiğini ve dini konularda kendileri ile sohbet etmeye başladığını, daha sonra Engin isimli bu şahıs şüphelilerin sohbetine Kazım isimli şahsıda davet ettiğini, birkaç kez bu şekilde sohbet olduğunu, daha sonra Kazım’ın kendisine kitap ve CD’leri verdiğini, bunların Hizbul Tahrir ile ilgili olduğunu, bunları eve götürdüğünü, babasının bunların ismini gördüğünü ve bunlardan uzak dur bunlar yasadışı şeylerdir dediğini,  bu kişilerle görüşmesini yasakladığını, kendisinin de o günden beri artık o toplantılara gitmediğini, bu CD ve kitaplarda evinde ve işyerinde kaldığını, ancak bunları okumadığını, içeriğini de bilmediğini, hatta bunlar bulunana kadar bunları attığını sandığını, 


  Şüphelinin ikametinde yapılan aramada;

-(1) adet Hizb-ut Tahrir isimli kitap,

-(1) adet Hizb-ut Tahrir isimli Cd,   

-(1) adet üzerinde “İSLAMİ HİLAFET NİZAMININ ŞER’İ ESASLARI-Köklü Değişim” yazılan Köklü Değişim yayıncılık tarafından basımı yapılan kitap,

-(1) adet üzerinde “Cehenneme götüren ameller” yazılı CD bulunarak el konulması üzerine Hizbut Tahrir isimli kitap ve CD’leri ne şekilde temin ettiği ve bu kitapları bulundurmasındaki amacının ne olduğu sorulduğunda; 

“Cehenneme götüren ameller isimli CD’yi ve İslami Hilafet Nizamının Şeri Esasları isimli kitabı kendisine Rıfat isimli arkadaşının bıraktığını, kendisinin de CD’yi ve kitabı Ulus’taki işyerinin çekmecesine koymuş olduğunu, nereye koyduğunu tam olarak hatırlamadığını, Kitap ve CD’nin yasak olduğunu bilmediğini, bunun da yasak olduğunu bilmediğini…” beyan etmiştir. 


Şüpheli Süleyman SOLMAZ Emniyet İfadesinde özetle:
“Hizbut Tahririn terör örgütü olup olmadığını bilmediğini, Hizbut Tahririn ne anlama geldiğini de bilmediğini, ancak bahsettiği dergilerde ve evinde bulunarak el konulan dergi kitap ve dokümanlarda hizbut Tahririn isminin geçtiğini, bu doküman, dergi ve kitapları Mahmut OĞUZ’un getirip kendilerine dağıttığını, diğer arkadaşlarında da bu kitaplardan olduğunu,  beyan etmiştir. 

Şüpheliye Neriman AYDIN’ın ikametinden Hizbut-tahrir örgütü ile ilgili kitap ve yayınların ele geçirildiği, bu yayınlardan HİZBUT TAHRİR isimli kitap hakkında, Ankara 1 No’lu DGM’nin 17.01.2003 tarih 2003/82 sayılı kararı ile toplatma ve el koyma kararının olduğu, bu kitap ve yayınlar Neriman AYDIN’a sorulduğunda, kendisinin bilgisi ve ilgisinin olmadığını, söz konusu kitapları askeri personel Mehmet Ali ÇELEBİ’nin getirdiğini beyan ettiği hatırlatılarak; Mehmet Ali ÇELEBİ’nin bu kitapları şüpheliden alıp almadığı sorulduğunda: 

“Doğru olduğunu, yukarıda da bahsettiği gibi kendisinin Mehmet Ali ÇELEBİ’ye hadis kitapları ve bazı dergiler vermiş olduğunu, hatta şuanda hatırladığını, dini içerikli bazı CD’leri de bu şahsa vermiş olduğunu, verdiği dergiler içerisinde Hizbut-Tahririn de isminin geçtiğini, muhtemelen Neriman AYDIN isimli şahıstan el konulan dergi ve dokümanların kendisinin Mehmet Ali ÇELEBİ’ye verdikleri olabileceğini, beyan etmiş, 

Şüpheliye bir başka şüpheli Neriman AYDIN’ın bilgisayarında, Hİzbuttahrir örgütüne ait olduğu değerlendirilen çok sayıda isimlerin yazdığı toplam (8) sayfadan oluşan liste yine şüpheli Neriman AYDIN’ın ikametinde yapılan aramada, ele geçirilen bir not kağıdında, üst kısmında “Hizbut Tahrir”, bunun altında da, “Süleyman” “Ulus kiler çarşı girişindeki Türkcell telefoncu Rıza arkadaşı” “Keçiören sanatoryum konuşma yerleri” “Her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı” “Aşama aşama hazırlık” “Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var” “Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var” “CD ler kalabalık ortamda izleyin” “Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazdığı hatırlatılarak ve bu doküman Neriman AYDIN’a sorulduğunda, söz konusu dokümanın taksici tarafından Mehmet Ali ÇELEBİ ye verilen doküman olduğunu beyan ettiği hususları da hatırlatılarak; bu dökümanlardan haberinin olup olmadığı ve Mehmet Ali ÇELEBİ’nin bu dökümanları kendisinden temin edip etmediği sorulduğunda; 

Neriman AYDIN’ı tanımadığını söylediğini, kendisine bu okunan notların yazdığı belgenin gösterildiğini, bu yazıların kendisine ait olmadığını, fakat yazı içerisinde geçen konuları Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisine sormuş olduğunu, kendisinin de cevaplamış olduğunu, zannettiğine göre kendisinin ona verdiği cevapları not olarak yazmış olduğunu, bu şahsın neden bu şekilde not aldığını bilmediğin, ancak Mehmet Ali ÇELEBİ ile görüşmelerinde kendisinden istemiş olduğu hadis kitaplarını işi çıktığı takdirde Ulus Kiler çarşı girişindeki Turkcell telefoncusunda çalışan arkadaşı olan Rıza DEMİR’e bırakabileceğini onun da oradan almasını söylemiş olduğunu, ancak Mehmet Ali ÇELEBİ ile daha sonra buluştuklarını, kitap ve dergileri elden teslim ettiğini, Keçiören Senatoryum’un yakınında Kurtça BEKTAŞ’ın evinin bulunduğunu, Mehmet Ali ÇELEBİ ile tanışması sonrasında kendisine gelebileceğini söylemiş olduğunu, toplantı ve sohbet için Kurtça BEKTAŞ’ın evini tarif etmiş olduğunu, anlaşıldığı üzere Mehmet Ali ÇELEBİ’nin bu konuları Neriman AYDIN’a anlatmış ve o da kendisine okunan notları almış olabileceğini, yoksa kendisinin Neriman ile herhangi bir ilişkisinin olmadığını, yine notlarda belirtilen “Ayda bir büyük toplantı konusunun da”, kendi yakın çevrelerinde sohbetleri haricinde bazen büyük toplantılar yapmakta olduklarını, bu toplantılara 9-10 kişinin katılmakta olduğunu, herkesin kendi arkadaş çevresini toplantılara davet ettiğini bu şekilde toplantıların gerçekleştiğini, toplantılara katılan diğer şahısların isimlerini hatırlamadığını, toplantıları Mahmut OĞUZ’un yönetmekte olduğunu, notlarda geçen diğer konulardan bilgisinin olmadığını, beyan etmiş,

Neriman AYDIN’dan ele geçirilen HİZBUTTAHRİR ile ilgili kitap ve yayınların aynıları, şüpheliden ve birlikte yakalanan diğer şüpheliler Kutça BEKTAŞ, Rıza DEMİR ve Rıfat YILDIRIM isimli şahıslardan da ele geçirilmesi üzerine söz konusu kitap ve yayınları kim ya da kimlerden temin ettikleri, amaçlarının ne olduğu sorulduğunda: 

Yukarıda beyan ettiği gibi bu dergi kitap ve dokümanları Mahmut OĞUZ’un kendilerine getirdiğini, onun nereden temin ettiğini bilmediğini, bahsedilen toplantılarda amaçlarının dini sohbetler yapmak olduğunu, bunun haricinde hizburtahrir örgütüyle kendisinin bir ilgisinin olmadığını, Mahmut OĞUZ’un bu yönde herhangi bir telkinin de olmadığını, Mahmut’un bu örgüt içerisinde yer alıp almadığı konusunda bir bilgisinin olmadığını, beyan etmiş,

b) Şüpheli Süleyman SOLMAZ Savcılık İfadesinde özetle:
Ankara’da şoförlük yaptığını, herhangi bir dernek ve parti üyeliğinin olmadığını, kendisi ile birlikte yakalanan Kurtça BEKTAŞ, Rıza DEMİR, Rıfat YILDIRIM ve Mahmut OĞUZ’un çocukluk arkadaşı olduğundan tanıdığını, Mahmut Oğuz KAZANCI’nın da eniştesi olduğunu, Hizbut Tahrir örgütü ile de hiçbir ilgisinin bulunmadığını, Mehmet Ali ÇELEBİ ile tanışmasının taksisine binmesi sebebiyle olduğunu, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisini muhasebeci olarak tanıttığını, dini konulara çok meraklı olduğunu, O’nu evine taksisiyle bıraktığını, daha sonra da kendisi ile buluşup O’na hadis kitapları verdiğini, başka bir görüşmesinin olmadığını, 0535 251 05 66 numaralı telefonu kullanmakta olduğunu, bu telefonla ilgili olarak kendisine okunan iletişim tespit tutanaklarının kendisine ait olduğunu, ancak bunlarda suç veya suç unsuru olmadığını, genelde dini içerikli konuşmalar olduğunu, kendisinin eskiden uyuşturucu kullandığını ancak artık kullanmadığını, eskiden uyuşturucu kullandığından ve bundan kurtulmak için biraz dine ağırlık verdiğini olayın bundan ibaret olduğunu, kendisinin gerek Hizbul Tahrir gerekse Ergenekon örgütü ile hiçbir ilgi ve alakasının bulunmadığını” beyan etmiştir. 

c) Şüpheli Süleyman SOLMAZ Sorgusunda:
“Ergenekon terör örgütü ve Hizbut Tahrir Terör Örgütüyle ilgi ve alakasının bulunmadığını, şüphelilerden Mehmet Ali Çelebi'nin Kızılay'da taksi şoförlüğü yaparken arabasına müşteri olarak bindiğini,  Mamak Boğaziçi’ne kadar götürdüğünü, o sırada sohbet ettiklerini, normal hayattan sohbet ederken dini konulardan sohbet ettiklerini, kendisinin bu konularla ilgisini olduğunu söylediğini,  Mehmet Ali Çelebi’nin kendisinden okumak için kitap istediğini, kendisinin de O’na hadis ve ayet kitapları verdiğini, telefonla mesajlaştıklarını, kitaplarını getireceğini söylediğini ancak amcasında olduğunu söylediğini, getiremediğini, Kurtça Bektaş, Rıza Demir, Rıfat Yıldırım’ın çocukluk arkadaşı olduğunu, Mahmut Oğuz ile sonradan tanıştığını, bu arkadaşlarla birlikte evlerinde bir araya gelip kuran okuduklarını, hadis okuduklarını, kendisinin Hizbut Tahrir Örgütü ile ilgili bilgisinin bulunmadığını, burada öğrendiğini, suçlamaları kabul etmediğini, 

7-Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU


Savcılık ifadesinde özetle:


“Hizbuttahrir örgütünü bilmediğini, bundan yaklaşık 5-6 ay önce Mehmet Ali ÇELEBi isimli arkadaşının bir taksiye bindiğini, taksicinin sakallı tipsiz biri olduğunu ve kendisine “Türkiye Cumhuriyeti 100. Yılını görmeyecek” demiş olduğunu, bunun üzerine Mehmet Ali’nin kendisini tanıtmadan adamı konuşturmuş olduğunu, bu adamın Hizbitttahrir örgütünden bahsetmiş olduğunu, sonra Mehmet Ali’nin durumu kendilerine anlattığını, bu şahısla Ankara Anafartalar çarşısının karşısındaki cep telefonu dükkanında buluştuklarını, kendilerinin devletin subayı olarak istihbaratçı olmasalar da zararlı bir tehdit olarak gördükleri bu örgüt hakkında bilgi toplamak için kimliklerini açıklamadan bu şahısla görüştüklerini, daha doğrusu kendisinin uzakta durduğunu, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin görüştüğünü, kendisine Hizbutahrirle ilgili dokümanlar verdiğini, kendilerinin bu dokümanları incelediklerini CD lere baktıklarını, tamamen Türkiye Cumhuriyeti ve Mustafa Kemal aleyhinde aşırı dinci irticai bir faaliyet olduğunu tespit ettiklerini, Kemal AYDIN’ın da bu işten haberinin olduğunu, 


8-Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ

Savcılık ifadesinde özetle;  

“Hizbuttahrir ile bir alakasının olmadığını, istihbaratçı olduğunu, istihbarat amacıyla hareket ettiğini, o örgütü çökertmek için devlete yardımcı olmak düşüncesinde olduğunu, bu anlamda Ankara'da taksicilik yapan Süleyman Solmaz adlı biri aracılığıyla kendi mesleğini belirtmeden görüştüğünü, onlardan kitap aldığını, bunları şüpheli Kemal Aydın’a kendisinden bu konuda görüş almak için gösterdiğini, Kemal’in bunu incelerken tutuklandığını,

Şüpheli Neriman Aydın'ın ikametinden ele geçen hakkında Ankara 1 nolu DGM'nin 17.01.2003 tarih 2003/82 sayılı kararı ile toplatma ve el koyma kararı olan “Hizbuttahrir” isimli kitap hakkında sorulduğunda:

Bu kitapları onlardan görüş almak için  götürdüğünü, öncelikle komutanlarına götürmeme sebebinin kendilerinin bilge insan olmaları dini konuları çok iyi bilmeleri ve tehlikeleri söyleyip bu konuda kendisini aydınlatmaları olduğunu,

Şüpheli Neriman'ın bilgisayarında çıkan ve Hizbuttahrir örgütüne ait olduğu değerlendirilen toplam 8 sayfadan oluşan çok sayıda isimlerin yazılı olduğu listeyi Neriman’ın bilgisayarına kendisinin yüklemediğini, sadece iki kişinin ismini verdiğini, bu devletin araştırması olabileceğini, 

“toplantı", "Aşama aşama hazırlık", "Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var", "Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var", "CD leri kalabalık ortamda izleyin", "Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi" yazan notların kendisine ait olduğunu, taksicinin vermediğini, onların yapısını gizlice araştırdığını,  

Şüpheli Kemal Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun yaptıkları görüşmede; Kemal'in "Benim Özel Kuvvetlerim, Hizbuttahrir’in belgelerini falanı filanı topladı valla…taksici şoförle konuşurken Hizbuttahrirci olduğunu anladı, telefonunu aldı ondan o bizim çiroz…Ondan sonra o Noyan’la birlikte Cumartesi Pazar kayda aldılar resimlerini çektiler adamın” dediği, Durmuş Ali’nin "Mehmet Ali mi becerdi bu işi" dediği, Kemal'in de "He Mehmet Ali, abi ben sana söyliyim o çocuk valla geleceğin genelkurmayı" dediği konuşmayla ilgili olarak sorulduğunda; belgeleri onun için temin etmediğini, ondan emir almadığını, kendisine verdikten sonra konuyu Durmuş Ali'ye anlattığını, kendisini Özel Kuvvetler ve kurmaylığa yönlendirdiği için, öyle olmalarını istediği için öyle konuşmuş olabileceğini, onların resimlerini Noyan’la  birlikte cep telefonuna çektiklerini,  CD' ye aldıklarını, aradan 2 aylık süre geçmiş olduğu halde bu kadar uzun süre konuyu komutanlarına iletmemesinin nedeninin konunun olgunlaşmasını beklemesi olduğunu, beyan etmiş,

Süleyman Solmaz’a "Abi arkadaşların gelmeleri yarın belli olacak ev değil de kizilayda" şeklindeki telefon mesajını kendisinin çektiğini, evde görüşmek tehlikeli olacağı için Kızılay'da bir yerde görüşmek istediğini, güvenlik için yanına birkaç arkadaşı da alacağını söylediğini, o arkadaşının Noyan olduğunu başka bir arkadaşı da alacağını,

Süleyman’ın kendisini ısrarla eve sohbete çağırdığını, onu reddettiğini, Noyan’la yaptığı görüşmede; Noyan’ın "buluşacan mı o elemanlarla" dediği, kendisinin “o elemanlar ev olmazsa olmaz diyolar kızılay olmaz diyolar…Dışarı çıkıyom ben Kemal amcayı görürsem öyle..Olmazsa eve giderim" dediği konuşmayla ilgili olarak; orada Kemal abi ile görüşüp olmazsa eve giderim derken Kemal beyin evine gideceğini kastettiğini, Hizbuttahrircilerin evine gitmeyi kastetmediğini.” beyan etmiştir.

9-Şüpheli Kemal AYDIN:

a) Emniyet İfadesinde özetle: 

“…  12.05.2008 günü Saat:21.15’ de Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; Kendisinin “BENİM ÖZEL KUVVETLERİM HİZBUT TAHRİR TAHRİR İN BELGELERİNİ FALANİ FİLANI TOPLADILAR VALLA, Noyanla birlikte pazar günü  cumartesi pazar kayda aldılar resimlerini çektiler adamın  tamam saydamları  aldılar dergileri aldı geldi dediği, Durmuş’ un Mehmet Ali mi becerdi bu işi, o çocuk valla geleceğin genel kurmayı dediği, kendisinin “RESİM NASIL YIKACAKLAR TÜRKİYE CUMHURİYET DEVLETİNİ NASIL YIKACAKLARMIŞ FALANI FİLANI YANİ SENİ BEKLİYOR” dediği, devam eden görüşmede kendisinin  “kaliteli çocuklar BAŞKALARIDA VAR YOK ÇOK GÜZEL HARBİYEDE ÇOCUKLAR VAR FENA,  Sen yanındaki dava arkadaşlarını silah arkadaşlarını çok öpüyorum” dediği

 “Mehmet Ali ÇELEBİ’nin pilot teğmen olduğunu, bu şahsın kendisinin yanına gelip gitmekte olduğunu, bu şahsın taksi ile giderken taksi şoförü olan diğer şahsın Hizbut Tahrir isimli bir yere kendisini davet etmiş olduğunu, Mehmet Ali ÇELEBİNin kendisine bunu anlattığını, kendisinin de ona görüşmesini söylediğini, bu taksici olan şahsın ona Hizbut Tahrir’e ait tanıtım amaçlı belge ve CD’ler verdiğini ve bu şahsı toplantı amacı ile ikametlerine çağırmış olduğunu, ancak Mehmet Ali ÇELEBİ’nin bu Hizbut Tahrir isimli örgütün elamanlarının ikametlerine gitmeyip aldığı belgeleri kendisine getirdiğini, Noyan ÇALIKUŞU ve Mehmet Ali ÇELEBİ’nin buluşma esnasında buluşmaya gittikleri şahısların fotoğraflarını çekmiş olduklarını, bunun üzerine kendisinin de basın işleri ile uğraştığı için Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsı aradığını ve bu belgeleri görmesini istediğini, görüşmenin içeriğinin bununla ilgili olduğunu, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ na ‘seni bekliyorlar’ sözü ile belgeleri kast ettiğini, ‘benim özel kuvvetlerim’ sözü ile Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsı kast ettiğini ve bu sözü de Hizbut Tahrir’in belgelerini aldığı için söylediğini, bu belgelerin içeriğine bakmadığını, beyan etmiş, 

b) Şüpheli Savcılık İfadesinde özetle:

 “Mehmet Ali Çelebi isminde helikopter teğmeni olan şahısla Harp Okul 3.sınıftan itibaren aile dostu olan Noyan Çalıkuşu vasıtasıyla tanıştığını, halen görüştüğünü, gelip evinde misafir olduğunu, evinde kaldığını, kendileriyle dünya ve Türkiye üzerine bildiklerini konuşup, paylaştıklarını, ayrıca Hava Harp okulundan isimlerini hatırlayamadığını, 8-10 kişi olan çocuklar kendisinin oturduğu evine, kahveye geldiklerini, oturup sohbet ettiklerini, Noyan ve Mehmet Ali dışındakilerin evinde kalmadıklarını, kendisinin bir abi, amca olarak kendilerine nasihat ettiğini, Mehmet Ali'nin bir taksi şoförü ile yaptığı seyahat sırasında Hizbüt Tahrir ile ilgili sohbet ettiklerini, taksi şoförünün kendisine Hizbüt tahrir örgütünden bahsetip telefon numarasını vermiş olduğunu, kendisine gelip anlattığını, kendisinin de onların toplantısına gitmesinin konumuyla uygun olmayacağını, eve gitmemesini, dışarıda buluşmasının uygun olacağını söylediğini, dışarıda buluştuklarını, o buluşma sırasında kendisine Hizbüt Tahrir ile ilgili broşürler ve bir kaç tane CD verdiklerini, onları kendilerine getirdiğini, kızkardeşi olan Neriman'ın kaldığı evde bulunan broşür ve CD'lerin bunlar olduklarını, kendisinin de bu bilgilerden Durmuş Ali Özoğlu'na yayıncı olduğu ve Mehmet Ali ile Noyan'ı tanıdığı için telefonda bahsettiği, bu bilgilerden istifade edilip edilmeyeceğini sorduğunu, onun da Mehmet Ali ve Noyan'a iltifat ettiğini.” Beyan etmiştir.


10-Şüpheli Neriman AYDIN:

Şüpheli Savcılık İfadesinde özetle:

 “…Taksicinin çocuklara Hizbut Tahrir dergisi verip çocukları konferansa çağırmış olduğunu, kendisinin de onların gitmesini söylediğini, ama Kemal amcaları sakıncalı olur deyip göndermediğini, Hizbüt Tahrir kitabının evinden ele geçirildiğini…,  bu kitabı taksicinin Mehmet Ali Çelebi'ye vermiş olduğunu, onun da eve getirdiğini, bu kitaba hiç dokunmadığını, bu kitap hakkında toplatma kararı olduğunu bilmediğini, Hizbut Tahrir ile ilgili şifreli beyanlar içeren toplantılardan bahseden dokümanın da Mehmet Ali Çelebi'ye taksici tarafından verilen doküman olduğunu, kendisinin CD’leri görmediğini, kalabalık ortamda izlenmesini taksicinin yazmış olduğunu, bilgisayarında ele geçen Hizbut Tahrir üyesi olan kişilerin listesini kendisinin yüklemediğini Mehmet Ali Çelebi’nin yüklemiş olabileceğini, kendisinin Hizbut Tahrir örgütü ile herhangi bir ilgisinin olmadığını,” beyan etmiştir.

  HİZ-UT TAHRİR TERÖR ÖRGÜTÜ İLE ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜ İLE BAĞLANTISI:

Yüksek Yargıtay’ın yerleşik kararlarına göre terör örgütü olduğu sabit olan Hizb-ut Tahrir terör örgütü ile Ergenekon terör örgütünü arasındaki tespit edilebilen bağlantılar aşağıda açıklanmıştır.

Toplanan delillere göre; Ergenekon terör örgütü mensuplarından Kemal AYDIN’ın muvazzaf subay olan Mehmet Ali ÇELEBİ  ve Noyan ÇALIKUŞU  ile bir araya gelerek toplantılar düzenlediği anlaşılmıştır.

M. Ali ÇELEBİ ile Selefi-Vehhabi görüşe mensup olduğu anlaşılan Kurtça BEKTAŞ ve Süleyman SOLMAZ’ın irtibatlı oldukları, şahısların her hafta arkadaş çevrelerinde düzenlenen sohbetlere katıldıkları, SOLMAZ’ın çevresine; “cihat amacıyla Filistin’e gitmeyi düşündüğünü ve kendisine eniştesinin (Mahmut Oğuz KAZANCI) tanıdıklarının yardım ettiğini” beyan ettiği, 

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin şüpheli Süleyman SOLMAZ ile irtibata geçtiği, bu şahıstan Hizb-ut tahrir le ilgili kitap, dergi ve CD aldığı, daha sonra bu dokümanların şüpheli Neriman AYDIN’ın evinde yapılan aramalarda ele geçirildiği anlaşılmıştır. Mehmet Ali ÇELEBİ’nin, Süleyman SOLMAZ ile olan irtibatı sırasında kendisini başka isimle tanıttığı, askeri personel olduğunu söylemediği ve muhasebeci olduğunu anlattığı tespit edilmiş olup, bu şahısla görüşmeler yaptığı ve toplantılar yapmak üzere sürekli telefonlaştıkları anlaşılmıştır.

Şüpheli Mahmut OĞUZ’un, 02.09.2005 tarihinde Fatih Cami avlusunda Cuma namazı çıkışında Hizb-ut tahrir örgütü tarafından düzenlenen gösteriye katıldığı tespit edilmiş ve bu konuya ilişkin fotoğraf ve tutanak dosyaya eklenmiştir

Şüpheli Neriman    AYDIN’ın ikametinde bulunan belgeler arasındaki bir not kağıdında; “Hizbuttahrir” yazdığı, bunun altında da, “Süleyman” “Ulus kiler çarşı girişindeki Türkcell telefoncu Rıza arkadaşı”, “Keçiören sanatoryum konuşma yerleri”, “Her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı”, “Aşama aşama hazırlık” ,“Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var”, “Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var”, “CD ler kalabalık ortamda izleyin”, “Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar, 11 numara 7 numara gibi” şeklinde yazılar olduğu görülmüştür. Not kağıdı Süleyman SOLMAZ’a sorulduğunda, kendisine ait olmadığını, ancak notta geçen bilgileri Mehmet Ali ÇELEBİ ye verdiğini beyan etmiştir.

Neriman AYDIN’ın İkametinde yapılan aramada (3) adet üzerinde yazar ismi yazmayan,  “HİZB-UT HAHRİR’İN YOLA CIKIŞI” “HİTB-UT HARRİR” “SÜNNET KUR’AN GİBİ, TEFEKKÜR, SİYASET VE TEŞRİ İÇİN KAYNAKTIR” İSİMLİ HİZB-UT TAHRİR örgütü ile ilgili kitaplar bulunmuştur.

Şüpheliler Kemal Aydın ile Durmuş Ali Özoğlu’nun yaptıkları görüşmede, Kemal'in "
Benim Özel Kuvvetlerim, Hizbuttahrir’in belgelerini falanı filanı topladı yalla…taksici şoförle konuşurken Hizbuttahrirci olduğunu anladı, telefonunu aldı ondan o bizim çiroz…Ondan sonra o Noyan’la birlikte Cumartesi Pazar kayda aldılar resimlerini çektiler adamın” dediği, Durmuş Ali’nin "Mehmet Ali mi becerdi bu işi" dediği, Kemal'in de "He Mehmet Ali, abi ben sana söyliyim o çocuk valla geleceğin genelkurmayı" dediği 

Ergenekon terör örgütü hakkında yürütülen soruşturma kapsamında; 18.09.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ, Noyan ÇALIKUŞU , Süleyman SOLMAZ, Rifat YILDIRIM, Kurtça BEKTAŞ, Rıza DEMİR, Mahmut OĞUZ ve Mahmut Oğuz KAZANCI yakalanmış, Mahmut Oğuz KAZANCI serbest bırakılmış, Hizb-ut Tahrir ile bağlantılı diğer (5) şahıs ise tutuklanmıştır.
02 Eylül 2005 tarihinde İstanbul Fatih Camii avlusunda Hizbut Tahrir örgüt mensuplarının anayasal düzenin kaldırılarak yerine Raşid-i Hilafet Devletinin kurulmasına yönelik konuşma yaptıkları gösteriye katılan şahıslardan; 

 

· Mustafa Türker GÜVEN’in sabit telefonunun Ergenekon soruşturmasında tutuklanan soruşturma aşamasında ölen Kuddusi OKKIR’ın cep telefonunda kayıtlı olduğu,
· Sedat TEMİZ’in GSM telefonunun Emekli Binbaşı sanık Fikret EMEK’in telefonunda kayıtlı olduğu, 
· İsmail GÖRPÜZ, Bayram AKIN, Kirami KÜÇÜKADA, Uğur KANKUR’nın sabit telefonlarının SESAR Başkanı sanık İsmail YILDIZ’dan elde edilen hard disk içerisinde bulunan f rehber 2.xls isimli listede kayıtlı olduğu anlaşılmıştır.
Ergenekon Terör Örgütünün amacına ulaşmak için kullandığı yöntemlerinden biri olduğu bilinen, naylon terör örgütleri kurma, mevcut terör örgütlerine sızma, kontrol altında tutma ve amacı doğrultusunda kullanma faaliyetleridir.

Ergenekon terör örgütünün ana dokümanı olan;  “ERGENEKON” belgesinin II. Bölümünde “istihbarat örgütleri ve politikalar” başlığı altında:

 “TERÖR
21. yüzyılda en önemli sorunlardan birisi de "terör" olacaktır. Terör uluslararası jeo/ekonomik politikanın karıştırılmasında ve temel rol oynayacaktır. Türkiye için terör yalnızca toprak bütünlüğünün ortadan kaldırılabilmesi ve bölgesel istikrarsızlaştırma amaçlı değildir. Türkiye'nin ticaret ortaklarına yönelik terör; de-stabilizasyon yaratacak, böylece Türkiye'nin dış ticaretine büyük darbe vurularak, ticari platformda ticaret hacminin önünün kesilmesi sağlanmaya çalışılacaktır. Bu nedenle terör grupları mutlaka kontrol altında tutulmalı, gereğinde “naylon terör grupları” oluşturularak, terör dünyasına yön verilmeli ve güçlü istihbarat örgütlerinin kurguladığı oyunun içinde mutlaka yer alınmalıdır.”

Şeklinde terör ile ilgili olarak örgütün stratejisinin yazıldığı görülmüştür.

Ergenekon Terör örgütü davasında sanık olarak yargılanan Fikret Emek’in cep telefonunda Sedat TEMİZ’in İsmail YILDIZ’dan elde edilen hard disk içerisinde bulunan f rehber 2.xls isimli listede İsmail GÖRPÜZ, Bayram AKIN, Kirami KÜÇÜKADA, Uğur KANKUR’nın sabit telefonlarının kayıtlı olduğu görülmüştür.


Ergenekon soruşturma kapsamında elde edilen örgütün yapılanmasına ilişkin belgeler, şahıslardan elde edilen deliller, dosya içeriğinde belirtilen bazı kişilere ait ifadeler, örgütün eylem şekilleri, değerlendirildiğinde ERGENEKON terör örgütünün, Hizb-ut tahrir terör örgütünü kontrol altına alarak yönlendirmeyi amaçladığı  tespit edilmiştir.

ÖRGÜTÜN SİYASİ PARTİLERİ YÖNLENDİRME ÇALIŞMALARI 

Siyasi Partilere  yön verilebilmesi için siyasilere suikast planlanması ya da Dez-Enformasyon yapılması,


“ERGENEKON” dokümanının da 3/c) “POLİTİKALAR” başlığı altında; 21. yüzyılda dünya politikacılarını ve siyasetçilerini istihbarat örgütlerinin biçimlendireceği, dünyada var olabilmiş tüm sistemlerin, ülke çıkarları ve mevcut rejim ilkelerine aykırı ideolojilere ait siyasileri engellediği, bunu ise 1-Suikast, 2-Dez-Enformasyon yöntemleri ile yaptığı belirtilmiştir. Devamında Türk insanının okumadığı, kültürel anlamda dünya görüşü gelişmediği, bu nedenle kolayca kandırılabildiği, dolayısıyla Dez-Enformasyonun olumsuz olduğu, kişisel çıkarlar adına siyasete yönelmiş ve hedefe ulaşabilmek adına her şeyi mübah sayabilen siyasilerin engellenebilmesi için geriye kalan tek yolun SUİKAST olduğu, suikast operasyonlarına gerek duyulmaması için siyasi portrelerin çok ciddi biçimde analiz edilmesi gerektiği,  ideallere uygun siyasilerin seçim kampanyaları organize edilerek parlamento da etkin ve güçlü bir biçimde yer alabilmelerinin sağlanması gerektiği, bu ve benzer faaliyetlerin tüm dünyada istihbarat örgütlerinin varlık ve görev nedenleri arasında yer aldığı vurgulanmıştır.

Sonuç olarak; Ergenekon Terör Örgütü kendisi gibi düşünmeyen, ya da örgütünün amaç ve hedefleri doğrultusunda çalışmayan siyasilerin ortadan kaldırması gerektiğini, bunun için de SUİKAST ve dez-enformasyon yöntemlerinin kullanılması,

           Suikast operasyonlarına gerek duyulmaması için de örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda çalışacak siyasilere her türlü desteği vererek parlamentoya girmelerinin sağlanması gerektiği belirtilmiştir.


Ülkemizin yakın tarihine bakıldığında, çok defa siyasilere yönelik suikastlar düzenlendiği ya da bazı siyasilere yönelik yıpratma ve karalama kampanyalarının hazırlandığı görülmüştür. 

Düzenlenen suikastların bir kısmı trafik kazası gibi lanse edilirken bir kısmı da silahlı yada bıçaklı saldırı girişimi şeklinde olmuştur. Bu olayların bir kısmı engellenirken bir kısmının önüne geçmek mümkün olmamıştır. Bu olaylarla ilgili bir kaç örnek verecek olursak;

29 Mayıs 1977 de dönemin CHP Genel Başkanı Bülent Ecevit’e Çiğli'de yaptığı seçim gezisinde, kimliği belirsiz kişilerce suikast girişiminde bulunulmuş fakat Bülent ECEVİT bu olaydan yara almadan kurtulmuştur.

 19 Temmuz 1980 de Eski Başbakanlardan Nihat Erim İstanbul'da uğradığı saldırı sonucu öldürülmüştür.

18 Haziran 1988 de dönemin Başbakanı Turgut ÖZAL, partisinin olağan genel kongresinde silahlı saldırıya uğramış ve hafif bir şekilde yaralanarak kurtulmuştur.

Ergenekon Terör Örgütü soruşturması sırasında, örgütün siyasilere yönelik gerçekleştirdiği bir SUİKAST ya da SUİKAST GİRİŞİMİ olayı aydınlatılmış değildir, fakat "ERGENEKON" dokümanındaki ifadelerden ülkemizde bu güne kadar meydana gelen bu olayların arkasında örgütün olduğu yönünde tereddütler oluşmuştur.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, Ergenekon Terör Örgütünün siyaset dünyasına yön vermek için, bir taraftan örgütün ideallerine aykırı hareket eden siyasi partileri bölmeye parçalamaya , liderlerini devirmeye ve diğer taraftan da örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda hareket edecek kişileri siyasi parti başkanlıklarına getirmeye yönelik çalışma yaptıkları tespit edilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün Türkiye Büyük Millet Meclisinde grubu bulunan, Milliyetçi Hareket Partisi (MHP), Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) ve Adalet ve Kalkınma Partisi (AKP)’ne yönelik faaliyetlerinin olduğu, bu çerçevede Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ve Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) liderlerini devirip yerlerine istedikleri kişileri getirmeye çalıştıkları, öte yandan da Adalet ve Kalkınma Partisi’ni de bölüp parçalamayı ve böylelikle hükümeti düşürmeyi hedefledikleri, sonrasında da örgütün idealleri doğrultusunda hareket edecek siyasilerden TBMM de grup oluşturmayı ve hükümette söz sahibi olmayı hedefledikleri görülmüştür.

Bundan sonraki bölümde örgütün bu faaliyetleri ayrı ayrı başlıklar altında detayları ve delilleri ile birlikte anlatılacaktır.

MİLLİYETÇİ HAREKET PARTİSİNE YÖNELİK

YÜRÜTÜLEN FAALİYETLER


Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, ERGENEKON Terör Örgütünün Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel Başkanı Devlet BAHÇELİ’yi devirip yerine Ümit ÖZDAĞ’ı getirmeye çalıştığı tespit edilmiştir.

MHP’nin Olağan genel kongresi 19 Kasım 2006 tarihinde yapılmıştır. 2004 yılında Sedat PEKER liderliğindeki suç örgütüne yönelik yapılan teknik takip çalışmaları sırasında ise, Ümit ÖZDAĞ’ın MHP Genel Başkanlığına getirilmesi için kongreden tam 2 yıl önce bizzat Veli KÜÇÜK tarafından gerekli çalışmaların başlatıldığı ve bu amaca ulaşmak için defalarca toplantılar yaptığı tespit edilmiştir.

Sonuçta yapılan çalışmalar tamamlanmış ve 4 Kasım 2006 günü Ümit ÖZDAĞ, ziyaret için gittiği Bingöl ilinde, MHP kongresinde Genel Başkanlığa aday olacağını açıklamıştır. Bu gelişme üzerine 5 Kasım 2006 günü Ümit ÖZDAĞ, ihraç talebi ile partinin Disiplin kuruluna sevk edilmiş ve 18 Kasım 2006 günü de partiden ihraç edilerek Genel Başkan adaylığı iptal edilmiştir.

İnternet ortamından temin edilen 15.11.2006 tarihli “Veli KÜÇÜK’ten Ümit ÖZDAĞ’a destek” başlıklı bir haberde; Ümit ÖZDAĞ’ın Veli KÜÇÜK ile ilimiz Ümraniye ilçesinde Princess salonunda verilen bir yemekte aynı masada yan yana oldukları, birbirlerine karşı samimi tavırlarla dikkat çektikleri, Ümit ÖZDAĞ’ın toplantıda yaptığı konuşmada Pazar günkü kurultaya katılacağını belirterek “Ben 19 Kasım’da orada olacağım, Kurultay salonuna girmekten korkmuyorum, bana karşı baskı ve tehditler var…..” şeklinde devam eden bir konuşma yaptığı görülmüştür.

Haberden de anlaşılacağı üzere, Ümit ÖZDAĞ Partiden ihraç edildiği ve Genel Başkan adayı olamayacağı halde, Kongre salonuna gideceğini ve orada olacağını, kurultay salonuna gitmekten korkmadığını ifade etmiştir. 

Ümit ÖZDAĞ partiden ihraç edildiği halde Kongre salonuna gitmek istemesinin sebesi ise Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’den ele geçirilen belgeden çok iyi anlaşılmaktadır. 

Ergenekon Terör Örgütü MHP’ye genel başkan yapamadığı Ümit ÖZDAĞ’ı bu kezde MHP’yi karıştırmak ve toplumda infial uyandıracak eylemler yapmak için kullanmayı planlamış, fakat alınan yoğun güvenlik önlemleri sayesinde istenmeyen olaylar engellenmiştir. 

Elde edilen delillerden tüm bu faaliyetlerin bizzat Veli KÜÇÜK tarafından yönlendirildiği açıkça anlaşılmaktadır. Kayıt Sıra No :1096’da kayıtlı telefon görüşmesinde Veli KÜÇÜK “Ben Evet dedim mi Ümit hayır demez yani…” diyerek Ümit ÖZDAĞ’ı ne şekilde yönlendirdiği ve kontrol ettiği açıkça görülmektedir. 

Bu gün gelinen noktada ise Ergenekon Terör Örgütünün MHP’nin yönetimini ele geçirmekten vazgeçmediği, kendileri gibi düşünmeyen ve amaçları doğrultusunda yönlendiremedikleri MHP Genel Başkanı Devlet BAHÇELİ’ye yönelik her türlü faaliyetlerini sürdürdüğü anlaşılmaktadır. Hatta örgüt yöneticisi Veli KÜÇÜK 2007 yılı içersinde yaptığı Kayıt Sıra No :1096’de kayıtlı telefon görüşmesinde “Bu DEVLET BAHÇELİ’NİN bu işten ayrılması lazım” “… bu kaldığı sürece… parti bitecek yani” “BU ADAMI PENCEREDEN AŞAĞI ATMADAN BU PARTİ KURTULAMAYACAK BUNDAN” diyerek her türlü niyet ve amacını açıkça ifade ettiği anlaşılmaktadır.

2004 yılında Sedat PEKER liderliğindeki suç örgütüne yönelik yapılan soruşturma sırasında iletişimin tespiti çalışmalarında, Kayıt Sıra No: 001203’te kayıtlı, 03.08.2004 günü saat :14.10’da Sedat PEKER ile Veli KÜÇÜK arasındaki telefon görüşmesinde özetle; 

Veli KÜÇÜK’ün saat 20.30’da GÜLER…?’in yanına geleceğinden bahsettikten sonra “Yedide beni aradılar. Gene yedide şey gelecek. Bir yemek, dışarı söyledim. Oraya gelecek şey, Ümit ÖZDAĞ.” “Telefon etti. İlle de buluşalım falan diye. Ümit’le görüşecez. Ümit’le oturacaz, GÜLER’DE gelecek. Sekiz buçukta. GÜLER’LE oturup konuşacaz bazı şeyleri şimdi.” dediği, Sedat’ın “O beyefendilerden çok umutluyum Ağabey. Kendisini gıyabında tanıyorum ama beyefendiden çok umutluyum.” dediği, Veli’nin “ŞİMDİ BİZ BİR ÇALIŞMANIN İÇİNE GİRDİK. Ümit’len devamlı görüşüyoruz. Ben işte bak açık söyliyeyim gönlümden geçen neydi biliyor musun? Gönlümden geçen Muhsin’di. ….Muhsin’in kendisi için demiyorum. Partisi için götürecek şeyde değil, durumda değil.” “Onun için biz şimdi seni, onun için seni ısrarla arıyorum. Biz şimdi bir oluşum yaptık. Bu uğurda şeyde ben Yılma D…….. varya Yılma’yı tanırsın.” “Yılma D…….’ı çağırdım. Erzurum’dan Yılma D……. geldi. 4 – 5 kere buraya aldım. Burada görüştük. Şimdi tekrar buraya gelecek geçen gün Güven, tanır mısın Güven ağabeyi Güven SAZAK’ı” dediği ve Güven S…… ve Yılma D……. ile birlikte yemek yediklerinden bahsettiği, daha sonra “Bağlarbaşındaki yere epece bir yere bir hale getirdik. 350 metrekare bir yer Yılma’yı gönderdim. Yılma orada kaldı. Ben sana onun için bana  iki tane beş tane adam getirdi. Yılma benim 3 – 5 kişim var güvendiğim sağlam okuyan yazar okuyanlar bu işi götürebilecek adamlar.” “Yeniçağ gazetesinden arkadaşlar ile görüştüm. Onlar hepsi tanıdıklarım dostlarım. Hele Hayri geldi şimdi Trabzon’dan” “Yayın kurulunun başına Hayri K….çok sevdiğim bir çocuk.” “E Yeniçağa, şey Ortadoğu gazetesinde Zeki var S……….” “Çok sevdiğimiz birisi o da. Bir şey yapacak. Biz şimdi bir oluşum sen az önce söylediğin bir şey varya Milli yol meselesinden bu o şekilde değil o şekilde olması senin aynen katılıyorum, sanki memlekete ihtilal olmuşta Türkiye parçalanmışta, dağa çıkacakmış gibi bir hava.” “Öyle bir şey. Amacımız o değil. Bizim amacımız o değil ya. Türkiye nereye gidiyor. Türk Milliyetçiliği ne oluyor. Niye bu meseleler oluyor falan… beni şimdi Amerika’ya tekrar çağırdılar. Gidecem Amerika’ya tekrar konferanslar vericem. Birkaç yerde bu konular ile ilgili.” dediği, Sedat’ın “Muhsin ağabey gerekirse ileriki zamanlarda ağabey Muhsin ağabeyi de bu yapının içersine dahi etme.” “Yani Muhsin ağabey öyle liderlik hırsı olan bir insan değil. Ülkeye faydası olan her şeye dahil olur Muhsin ağabey.” dediği, bir süre Veli KÜÇÜK’ün kiralamayı düşündüğü ev konusu ile ilgili konuştukları, bir süre sonra Veli’nin “Bu sıkıntımı bir atlatayım bir yerleşeyim, oturayım yani eve. Ondan sonra bu işleri de ben devam ediyorum. Yılma’yı da çağırdım. Güven’len de konuştuk. Güven ağabey ile konuştuktan sonra ben Meral’i aradım. Meral ille bir görüşelim dedi....” “Meral da aynı şey söyledi. Tamamen yanındayız. Beraber olucaz dedi. Sen telefon olmaz. Sen geldiğinde oturucaz. Her şey dört dörtlük çok güzel bir planlama yaptık. Konuşacaz ben şunu söyliyim. Ben hiçbir partiye üye değilim. Hiçbir partide kaydım yok. Ben Türk milliyetçisiyim. Türk milletine hizmet edicem. Bunun içinde ille bir partide bir sembol olmak veya bir pay edinmek gerekmez. Ben o açıdan çalışıyorum. O açıdan…” dediği, Sedat’ın “Veli ağabey bir şey söyleyim. Eğer yanlış anlamazsanız. Bu kurmuş olduğunuz oluşumu direk ben MHP’ye karşı veya MHP’ye alternatif bir oluşum gibi kurarsanız. Bence kamuoyunda yanlış anlaşılabilir.” dediği, 

Kayıt Sıra No :1043’de kayıtlı, Veli KÜÇÜK ile Yusuf…? arasındaki görüşmede; Yusuf’un Veli’ye nasıl olduğunu sorması üzerinde Veli’nin “…Görüyorsun Türkiye’nin halini, nasıl iyi olalım yav.” dediği, Yusuf’un “Vallahi dediğiniz doğruda paşam ama bugünkü sürece gelinmesinde yani herkesin hatası var paşam.” dediği, Veli’nin “Herkesin hatası var. Başta Devlet BAHÇELİ olmak üzere.” dediği, Yusuf’un “Yani Devlet BAHÇELİ zaten Milliyetçi Hareket Partisini sıfırladı. Yani bitirme görevini tamamlıyor.” “Evet şimdi ben, geçen bir iki genel başkan yardımcısına görüşmeye gidecektim başkanım.” “Hani böyle önceden tanıdığımız, 90'lardan falan tanıdığımız. ŞİMDİ ONLAR DA BİZE BİRAZ MESAFELİ DURUYORLAR DA BU KİTAP OLAYLARINDAN DOLAYI.” dediği, Veli’nin “Allah’ım yarabbi ya. Atatürk’ün söylediklerini kitaba koymuşuz. Onu, geçen gün birisi bana ne diyor biliyor musun?” “…O önsöz senin yazdığın önsöz diyor kitaptaki. Eee ne oldu dedim önsöze. Dedim Atatürk’ün ağzından yazıldı o dedim ya.” dediği, Yusuf’un “Yani MHP satışını yaptı yani. Artık bundan sonrada Milliyetçi Hareket Partisi bu Bahçeli gitmeden hiçbir şekilde düzene girmez Paşam.” dediği, Veli’nin “MÜMKÜN DEĞİL AMA ONU DA GÖTÜRMENİZ MÜMKÜN DEĞİL. Çünkü padişah oldu.” “Padişah oldu. DUR SEN HELE BİR ÇALIŞMAMIZ VAR. BEN SENİ ÇAĞIRACAM İSTANBUL’A TAMAM MI?” dediği, Yusuf’un “Biz şimdi bu Bozkurtların ölümü var. SİZ BİLİYORSUNUZ GÖRMÜŞTÜNÜZ.” “Biz şimdi onun … o finansmanda bi 10-15 milyar gibi açığımız var da.” dediği, Veli’nin “Bi süre şöyle bi 15-20 gün bekleyin.” “Bir yerden ben bi haber bekliyorum, inşallah olur. Ben sana haber verecem. Başka bi konu var.” dediği, Yusuf’un “Bu Bozkurtların ölümünü hani bu çizgi roman yada.” “Evet bunu bi çizgi filme çevirirsek. Yani en azından şimdikileri geçelim de yeni nesil daha duygulu yetişir.” dediği, Veli’nin “Bi 15 gün daha bekleyin hele, 10-15 gün.” “Tamam mı? Ben bi İngiliz firmasının danışmanlığını yapıyorum.” “Burda bazı yatırımlar falan yapacaz yapılıyor da yaptıkta. Bi kısmını bizim köye de ben işte köye gidiyorum şimdi, çimento fabrikası kuruyoruz büyük bir fabrika.” dediği, 

Kayıt Sıra No :1393’de kayıtlı, Güler KÖMÜRCÜ ile Veli KÜÇÜK arasındaki görüşmede; Güler’in “İyi canım Ankara İstanbul gidiyorum geliyorum. sözlerini tutuyorum merak etme. dediği, bana tembih ettiğin kişilerle görüşmüyorum, dediklerini yapıyorum.” dediği, Veli’nin “Yanlış şeyler döner yani. Sen kendini kabul ettirmiş bir yazarsın.” dediği, Güler’in “Senin söylediklerin hayır ben o zaman da izah etmiştim sana. O bambaşka bir nedendi. Tamam ben orda bişey öğrenemeyeceğimi anladım sen napıyorsun?” dediği, Veli’nin “İyiyim valla boğuşup duruyoruz. Kazakistan’daydım bende.” dediği, uzun bir süre değişik konularda konuştuktan sonra KORAY A….’dan bahsettikleri, Veli KÜÇÜK’ün “KORAY A…. Genel sekreterken rahmetli BAŞBUĞ zamanında haftada 2 kere beni ararlardı bunlar” “…Şimdi benden kaçıyor, niye kaçıyor biliyor musun”, “Bu adam hakkında 300 seneye kadar hapis, 40 tane dava açıldı” “…Şimdi DEVLET BAHÇELİ ayrılacak mecbur ayrılacak” “Taban çıldırıyor”, “yani bir gün gidecek, benim atacağım gibi atacam dedim 5. KATTAN AŞAĞI ATACAM TERBİYESİZİ DEDİM” “  50 KİŞİ GÖNDERCEM DEDİM KIYAMETİ KOPARMIŞ” “  şimdi mecbur olacak ayrılmak zorunda kalacak ayrılırsa BEN YERİNE ÜMİT’İ GETİRCEM DİYE ŞEY YAPIYORUM ÜMİT’TE HEVESLİ BU İŞE”  şimdilik ortalık karıştı ne oldu biliyor musun, yav ayrılırsam ya ÜMİT ÖZDAĞ gelirse veyahut ta VELİ PAŞA DA ağırlığını koyarsa, ne olurum düşüncesinde ….” dediği

Kayıt Sıra No :1096’de kayıtlı, Veli KÜÇÜK ile X Bayan/Hüseyin A… arasındaki görüşmede; X bayan’ın “… Aslan aliminyum Hüseyin A… bey görüşecek sizinle” diyerek telefonu Hüseyin A….’a verdiği, bir süre sohbet ettikten sonra Veli KÜÇÜK’ün “Ben de köydeydim Bilecik’teydim” “Bu MHP'nin durumunu ne edecez bunu nereye gidecez” dediği, Hüseyin A…’ın “Vallahi paşam burda biliyorsunuz en az yani siz de dahil ben de çok müzdaribim burda…. sizin gibi ben de … genel merkeze çok kızıyorum ondan sonra vallahi bilmiyorum siz ne derseniz ben sizin yanınızdayım bu hususta” dediği, Veli KÜÇÜK’ün “… ben şimdi söyle düşünüyorum arkadaşlar arıyor ediyorlar falan, bu DEVLET BAHÇELİ’NİN bu işten ayrılması lazım” “… bu kaldığı sürece MHP yani bitirecek bunu parti bitecek yani” dediği, Hüseyin A…’ın “…kuruyltayda biliyorsunuz Ümit beyi ihraç ettirdi şeyden partiden .... Genel başkanlığına adaylığını koydu Ümit Özdağ” dediği, Veli KÜÇÜK’ün “Canım Ümit'in o şeyden bu adaylığını falan koymadan önce beni aradı gel dedim İstanbula geldi evde bizim evde toplandık” “Ben bu köşe yazarlarını falan da çağırdım…” diyerek bu konuda yaptığı çalışmayı anlattığı, devamında Veli KÜÇÜK’ün “.. ben Evet dedim mi Ümit hayır demez yani, gönderdik tamam dedi gitti Devlet Bahçeli kabul etmedi bunu görüşmedi” “Aradan 3-5 gün geçti duymuş bizim evde bi toplantı olduğunu İstanbul'da” “Cumhuriyet gazetesi röportajında şaibeli kişilerle toplantılar yapıyor evlerde dedi, bu şerefziz herif” “.....  BU ADAMI PENCEREDEN AŞAĞI ATMADAN BU PARTİ KURTULAMAYACAK BUNDAN” “Yani bi çalışma yapmaya başladım ben açık açık” “Anladın yani bunu Devlet bahçeli gitsin kim gelirse gelsin ya ben Yunanistan’dan Pasoktan bir adam getirip bu MHP'nin başına koysaydım bu kadar tahribat yapmazdı vicdanı el vermezdi adamın ya” dediği, Hüseyin A…’ın da “Valla Bileciğe geldiğinizde isterseniz bizim eski arkadaşlarla falan burda bizim kerim başkanla kerim reis falan orda gerekirse benim fabrikada oturalım bi toplanalım enine boyuna ondan sonra ama sadece Bilecik için geçerli değil” dediği, Veli KÜÇÜK’ün “Ben Türkiye genelinde çalışmaya başladım” dediği, 

Kayıt Sıra No : 1016’de kayıtlı, Veli KÜÇÜK ile Hüseyin A…. arasındaki görüşmede; VELİ'nin  "Ya bi bir şey söylicem benim dün şey geldi Yılma geldi yanıma geldi Yılma……. Ankara dan" "Şimdi oda şey yapıyor ama bazı şeyler MHP DYP CHP karışacak gibi geliyor ben den bazı konularda destek istediler bazı şeyler yaptılar" "…ben dedim ki Devlet BAHÇELİ nin dedim bundan bilgisi …" "…önce engelleyecek olan Devlet BAHÇELİ" "…anladığım kadarıyla beni Devlet BAHÇELİ ile görüştürmek istiyorlar, bende pek kabul eder gibi görünmedim ben dedim arkadaşlarla bir görüşecem dedim bizim o konuda beraber olduğumuz arkadaşlar var dedim söylemedim isimleri" "…Ahmet şimdi şeye Devlet BAHÇELİ bu Koray A….’ ı yerine getirmek istiyor" dediği ,

Kayıt Sıra No:1343’ da kayıtlı, Güler KÖMÜRCÜ ile ÜMİT ÖZDAĞ arasındaki görüşmede; G.KÖMÜRCÜ’ nün “Bu sen misin ya vav seninle gurur duyuyorum seninle gurur duyuyorum” “Tabi sonuna kadar seyrettim senin hatırına seyrediyorum ha inanılmaz başarılısın ve yemin ederim ki ta artık şey ne istersen okey” dediği, Ü.ÖZDAĞ’ın “Şimdi Barzani Talabani meselesi” “Onlardan bahset tamam mı ..” dediği tespit edilmiştir.

Şüpheli Şener ERUYGUR’un Genel Başkanlığını yaptığı ADD binasındaki odasından ele geçirilen (7) Nolu CD içerisinde “11 ŞUBAT 2004 (Yalman-Özdağ).doc”  isimli MSWORD dosyası tespit edilmiş, dosya içeriğinde; “11 ŞUBAT 2004-KASET ÇÖZÜMÜ-2” başlığı altında; “S-1 ve S-2” olarak tanımlanmış iki şahıs arasındaki görüşmeye ait notların yazılı olduğu görülmüştür.

Görüşmenin içeriğinden ve dosya üzerindeki isimlerinden, 11 Şubat 2004 tarihinde Ümit ÖZDAĞ ile Aytaç Y.. arasında geçen bir konuşma çözümü olduğu, çözüm metninde, S-1 olarak belirtilen kişinin Aytaç Y.. olabileceği, S-2 olarak belirtilen kişinin ise Ümit ÖZDAĞ olabileceği değerlendirilmektedir.

Bahse konu görüşme içeriğinde; şahısların genel olarak bir takım siyasi gelişmeler hakkında konuştukları, Türkiye’de ulusal bilinç etrafında yeni bir yapılanma ihtiyacının doğduğunu, bunu da dernekler aracılığı ile sağlamanın  zor olduğunu belirttikleri, bu bağlamda S-2’nin “Bu derneklerle olmaz. Üç parti var. Federasyon partisi, CHP (Buçuk parti) ve Milli Devlet partisi. Ben Milli Devlet partisinin MHP etrafında olabileceğini düşünüyorum. Bunun içerisinde Atilla İ… da olmalı, Erol M…, Oktay S…’ da olmalı.” dediği, S-1’in “Ulusal bir partiye ihtiyaç var. Bir ulusalcılar var. Bir de gayri ulusalcılar var. Ben gelenlere bunu teklif ediyorum.” dediği, S-2’nin “Yeni bir parti kurmak zor. Milliyetçi Hareketin etrafında, Solun da katkısı ile bir hareket oluşabileceğine inanıyorum. Bugün halk MHP’ye güvenmiyor. Bu Devlet BAHÇELİ ile olmaz. Benim iddiam MHP’yi yeniden kurmak. Ele geçirip yeniden kurmak.” dediği, S-1’in “Başından beri sizi böyle bir hareketin lideri olarak görüyorum. Ama size bu fırsatı vermediler…” dediği, S-2’nin “Tabi seçimlerden sonra. Ben MHP’nin % 8’in altında kalacağını düşünüyorum. Oy bir tarafa gitmesi gerekir. AKP’ye karşı olan bir oy var. Genç Partiye gider, MHP’ye gider, DYP’ye gider. AKP’nin karşısında 3 tane % 7’lik bir parti olması, bir tane % 15’lik bir parti olmasından iyidir. MHP %5-%7 arasında alabilir. Kürt milliyetçiliğinin % 7 oy alabileceği bir Türkiye’de Türk Milliyetçiliğinin bunun altında olması bizi üzer.” dediği görülmüştür.

Yukarıda belirtilen telefon konuşmaları ile ilgili Veli KÜÇÜK alınan ifadesinde özetle; 

“Kendisinin hiçbir siyasi partiye üye olmadığını, Ümit ÖZDAĞ’ın aile dostu olduğunu, Ümit ÖZDAĞ’ın daha önceden MHP içersinde bir faaliyeti olmadığını, 2004 yılındaki görüşmenin yapıldığı tarihlerde Ümit ÖZDAĞ’ı siyasi arenada iyi bir yerde görmek istediklerini, bu nedenle Ümit ÖZDAĞ’ı Milliyetçi Hareket Partisi içinde etkin olmasını arzuladığını, bu konuda telefon görüşmesinde isimleri geçen tüm gazetecilerle görüşerek destek olmalarını istediğini, Ümit ÖZDAĞ’ın MHP’nin genel başkanı olması için çalışmasının tek sebebinin Ümit ÖZDAĞ’ın yönetime girmesini arzulaması olduğunu beyan etmiştir.

Hüseyin A…. ile yaptığı görüşmeler sorulduğunda, şahsı tanıdığını Bilecik MHP başkanı olduğunu, görüşmelerin içeriğinin açık olduğunu,

Ergenekon dokümanındaki “Ülke çıkarları ve mevcut rejim ilkelerine aykırı ideolojilere sahip siyasilere suikast yapılması yada Dez-enformasyon yöntemlerinin kullanılmasının belirtildiği” hatırlatılarak, Ümit ÖZDAĞ’ı MHP’nin genel başkanı olması için yaptığı çalışmaların dez-enformasyon olduğu, bu şekilde faaliyetlerde bulunmasının amacının ne olduğu sorulduğunda; bu olayın biraz tesadüfü olduğu, Ümit ÖZDAĞ’ı özellikle babasından dolayı sevdiği ve annesiyle de devamlı görüştüğü için, MHP içersine girmesini istediğini” beyan etmiştir.

Konuyla ilgili Sedat PEKER alınan ifadesinde özetle; “03.08.2004 tarihinde Veli KÜÇÜK ile yapmış olduğu görüşmeyi kabul ettiğini, Veli KÜÇÜK’ ün Ümit ÖZDAĞ ile yeni bir oluşum yaptıklarını, Erzurum'dan YILMA D..'ın, Yeniçağ gazetesinden HAYRİ K…, Ortadoğu gazetesinden ZEKİ S…., Güven S… ve Meral A…. ile görüştüğünü kendisine aktardığını, bu oluşumun MHP'ye karşı veya MHP'ye alternatif bir oluşum olursa kamuoyunda yanlış anlaşılabilir şeklinde fikir beyan ettiğini, zaten böyle bir oluşumun gerçekleşmediğini, Veli Paşa ile bu tür şeyleri paylaştıklarını, normal muhabbet konuları olduğunu, Ümit ÖZDAĞ'ın MHP Genel Başkanlığına aday olup olmadığı konusunu bilmediğini” beyan etmiştir.


Şüpheli Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK C. Başsavcılığımızda alınan ifadesinde özetle; “2001 yılına kadar Kara Kuvvetleri Komutanlığında piyade olarak görev yaptığını ve 2001 yılında istifa ettiğini, bu tarihten sonra değişik gazetelerde yazarlık yaptığını, son olarak 21. Yüzyıl Stratejik Araştırma Enstitüsüne geçtiğini ve halen burada yazmaya devam ettiğini, Stratejik Araştırma şirketlerinin Amerikanın teşviki ile kurulan kuruluşlar olduğunu, şuanda çalıştığı şirketin sahibinin Profesör Ümit ÖZDAĞ olduğunu, fakat çalıştığı bu şirketten maaş almadığını, tamamen emekli maaşı ile geçindiğini” beyan etmiştir.

Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK istifa ettikten sonra bir süre değişik gazetelerde çalışmasının yanı sıra 2002 yılından 2004 yılına kadar yaklaşık 2 yıl ULUSAL KANAL da çalışmıştır. 

Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK Doğu PERİNÇEK’e sorulduğunda; “ajan provokatördür” demiş, devamında; bu şahsın Mehmet EYMÜR’e bağlı çalıştığını, ajan olarak kullanıldığını, bir süre Ulusal kanalda çalıştığını, Ulusal Kanal’a birkaç kez silahla girmeye çalışması üzerine işten atıldığını beyan etmiştir.

Elde edilen bu veriler birlikte değerlendirildiğinde, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ün örgüt tarafından, amaç ve prensipler doğrultusunda kullanılacak kişilerin yanına yerleştirildiği değerlendirilmektedir.

Şüpheli Güler KÖMÜRCÜ alınan ifadesinde özetle; “Veli KÜÇÜK ve Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK ile şahsen tanıştığını, Sedat PEKER’i de gazeteci okur ilişkisi içersinde tanıdığını ve bundan başkada bir ilişkisinin olmadığını, Ümit ÖZDAĞ’ı şahsen tanıdığını, zaman zaman siyasi konularda görüşlerine başvurduğunu, başkada bir ilişkisinin olmadığını” beyan etmiştir.

Veli KÜÇÜK ile Sedat PEKER arasında Kayıt Sıra No:001203’te kayıtlı, 03.08.2004 günü geçen telefon görüşmesinde, Veli KÜÇÜK’ün Ümit ÖZDAĞ ile yemek yiyeceğini, bu yemeğe Güler’in de geleceğini söylediği tespit edilmiştir. 

Bu görüşme GÜLER KÖMÜRCÜ’ye sorulduğunda, görüşmenin yapıldığı tarihte Amerika da olduğunu, bu şekilde bir toplantıya kesinlikle katılmadığını, davette alamadığını beyan etmiştir. 

Güler KÖMÜRCÜ’nün bu beyanı üzerine; yurt dışına giriş çıkış kayıtları incelenmiş ve görüşmenin yapıldığı tarihten yaklaşık bir ay kadar önce yani 05.07.2004 günü ülkeye giriş yaptığı, 29.09.2004 günü de çıkış yaptığı tespit edilmiştir. Bu tespitler soruşturma dosyasına eklenmiştir.

Dolayısıyla görüşmenin yapıldığı tarihlerde Güler KÖMÜRCÜ’nün Ülkemizde olduğu görülmektedir. Diğer taraftan Ümit ÖZDAĞ ile yaptığı bir telefon görüşmesinde aralarındaki ilişkinin ne kadar samimi olduğu anlaşılmaktadır. 

Fakat bu tespitlere rağmen, Ümit ÖZDAĞ ile ilgili yapılan toplantıların, örgütün almış olduğu kararlar doğrultusunda gerçekleştirilen toplantılar olması nedeniyle, Güler KÖMÜRCÜ’nün toplantıların yapıldığı tarihlerde kendisinin yurt dışında olduğunu beyan etmesinin, bu ilişkilerden uzak olduğunu gösterme çabası ve savunma amaçlı bir beyan olduğu değerlendirilmiştir. 

MHP yönetiminin değiştirilmeye çalışılması, hatta Kongresine müdahale edilmeye çalışılmasıyla ilgili bir başka ilginç olay da, Güler KÖMÜRCÜ ile kendisini “Albay Sinan” şeklinde tanıtan, Sinan Serdar A….. arasında geçen telefon görüşmesidir. 

Kayıt Sıra No :1388’de kayıtlı ve Güler KÖMÜRCÜ ile S.S.A. arasındaki görüşmede; Güler’in “Bende orda neye bak kızıyorum biliyor musun? Sana değil. Şimdi o adam devreye girince durduramıyorsun. Çünkü egosu var, …Bunlar bu kadar böyle bi MANTIK İÇERSİNDE, BİR AKILLI KURGU İÇERSİNDE OLACAK ŞEYLER. Hop hemen medyayı arıyor. Belki medya hemen aranmıcak, 10 dakika sonra aranacak” “BİLEMİYOR Kİ BENİM NE YAPMADIĞIMI!” “Onla en azından 4 kere daha önce de program yaptık. Dördünde de kendini ortaya attı.” “Sen bi şey bakıyorsun. YANİ DİREKT BÖYLE KUŞKUCU BUDA SİZİN MESLEĞİNİZ GEREĞİ napayım. Bende buna alışmam gerekiyordu. Alışamıcam” “O YAPINIZ ARTIK SİZİN ELİNİZDE DEĞİL!” dediği, S.S.A.’ın “Bu tür tespitleriniz beni yaralıyor, haberiniz olsun.” dediği, bir süre Güler’in kırılmasından bahsettikleri, daha sonra S.S.A.’ın “Yargılarınız çok katı. Ben diyorum ki sizi sorgulamak için söylemedim” dediği Güler’in “…Hiç teşekkür etmene gerek yok. Ben sana saygı duyuyorum. Önem veriyorum. Değer veriyorum. Konumun” dediği, S.S.A.’ın “BANA DEĞİL MAKAMIMA.” dediği, Güler’in “…ADINI DAHİ BİLMEDİĞİM SEVGİLİ ARKADAŞIM. ŞAHSINA ÖNEM VERİYORUM.”..“Sinirimin niye bozuk olduğunu, sana yine yüz yüze anlatıcam. Bugün sabah bi toplantı yaptım.” “Bana e çok enteresan o toplantımdaki şahıs işte Irak -  Türkmen politikasıyla ilgili bişey anlattı.” “Ve o Türkmen politikasıyla ilgili yorumunu aktardı.” “… O yorumun içinde bazı şeyler, beni çok rahatsız etti.” “ŞUANDA ANLADIĞIM KADARIYLA, SENLE KAYDA DEVAM EDİYORUZ HEP BERABER SÖYLİYİM.” “Ümit ÖZDAĞ'la görüştük.” dediği, S.S.A’ın “Ümit beyin söylediği o ilginç şeylerden bir iki kelime bahsedebilecek misiniz?” diye sorduğu, Güler’in “KURULTAYI İPTAL EDİYORMUŞSUNUZ. Kurultay yaptırmaya çalışıyormuşsunuz falan gibi şeyler.” “Kurultay ne anladın yani! SİYASİ BİTANE ARACI KULLANDIM. ITC İLE İLGİLİ.” “Senin tarafındakilerin hepsi benim ailem ama ŞUANDA EV TELEFONUM DA HASSAS OLABİLİR İSTERSEN DETAYLANDIRMAYALIM HA.” “Yani diğerini e insanlar kafasına göre dinliyorlar ama bunda belli bir kayıt gerekebilir ya da kayıt gerekmese bile burda o kadar olmasa bile daha azdır burda.” dediği, S.S.A.’ın “Tamam yani acil bişey var mı diye ben sordum.” dediği, Güler’in “Yani bizim şeylerimiz, yo acil bişey olsa, merak etme ben seni ya da bulmam gerekeni bir şekilde bulurdum.” dediği,

Kayıt Sıra No :1364’de kayıtlı, Güler KÖMÜRCÜ ile S.S.A. arasındaki görüşmede; (S.S.A.’ın MSB LOJ. Oran Çankaya, ANKARA Adresinden görüştüğü anlaşılmaktadır) Güler KÖMÜRCÜ’nün “Şimdi o dünkü ifadeyi merak ettiğini bilmen gerekiyor sanıyorum sana kısaca aktarayım” “Ümit’in bahsettiğinden” “ha Marta kadar Mart Nisan ayına kadar Sadettin beyi değiştirmek istiyorlar, bende buna karşı çıkıyorum böyle bir şey olabilir mi gibi bir ifade kullandı” dediği, Serdar’ın “nerden öğrenmiş böyle bir şeyi biz bu işle” dediği, Güler KÖMÜRCÜ’nün “O Ahmet’le çok yakındır” “Anladın mı yani ben şey yapmayayım yanlış yönlendirmeyeyim şimdi tahmin bu” dediği, S.S.A.’ın “Ama hiç öyle bir şey de gündemde yok yani ben bilmiyorum” dediği, Güler KÖMÜRCÜ’nün “İşte şey bu bunun olmaması lazım işte referandum var referandum öncesi orda kurultay yapıp işte ismini değiştirme çalışıyorlar böyle bir şey olabilir mi ve pozisyon şey yani böyle sanki bireysel davranılıyor bireysel mi diyelim” dediği, S.S.A.’ın “Çok teşekkür ediyorum yani birden sohbetiniz olursa doğru bilgileri veya doğru nasıl diyelim doğru tahminlerinizi bilgi olmasa bile iletirseniz kendisine memnun olurum” dediği, Güler KÖMÜRCÜ’nün “Ben zaten ilettim şüphesiz” “Ama hayır yani benim kanaatim böyle bir şey olduğunu zannetmiyorum dedim o da bana dedi ki Yarbay seviyesinde artık olay gidiyor ne acı falan gibi yaptı ya ben zannetmiyorum o arkadaşı iyi kötü biraz tanıyorum öyle hani acı bir durum yok öyle bir şey söz konusu değil dedim bide sen kimden bahsediyorsun dedim ben ona belki hani ayrı kişilerden bahsediyoruz ben o kadar durumu bilmiyorum dedim bunun üzerine bana Halil diye bir isim verdi” “… soyadını da söyledi de şimdi söylemeyeyim sana yani telefonda artık soyadını” “.. yani tüm şey budur veya baya yani şey LOBİ yapıyor yani o benim nezlimde değil belli ki bu konu da bir genel lobi yapıyor” dediği, S.S.A.’ın... sizle konuşurken de düşünüyorum başka nerden böyle bir şey duyabilir tabi bakacağız gerekirse kendisi ile görüşürüz” “..çok teşekkür ederim bu bilgiler çok değerliydi bizim için” “… bu işi karşılıksız olarak yapan veya bu işe karşılıksız olarak katkıda bulunan ben bir tek sizi gördüm Türkiye de” dediği, Güler KÖMÜRCÜ’nün “Çünkü ben siyaset hedeflemiyorum arkadaşım kendi servetimle hiç çalışmadan ömür boyu yaşayabilirim” dediği, ilerleyen konuşmada, Güler KÖMÜRCÜ’nün “O uluslar arası toplantı nerde” diye sorduğu, S.S.A.’ın “Azerbaycan da şimdi uçağa gidiyorlar binecekler” dediği, Güler KÖMÜRCÜ’nün “ee nasıl Ceviz kabuğuna katılacaklar” diye sorduğu, S.S.A.’ın “ Sadettin bey katılmıyor Ahmet bey” dediği,

Kayıt Sıra No :1365’de kayıtlı, Güler KÖMÜRCÜ ile Serdar…. arasındaki görüşmede; (Serdar’ın Özel Kuvvetler Komutanlığı Gölbaşı, Ankara adresinden görüştüğü anlaşılmaktadır.) Serdar’ın “Az önce araştırdım yanımda bir arkadaşım vardı çok rahat konuşamadım”  dediği, Güler KÖMÜRCÜ’nün “Fark ettim hissettim sesini duydum zaten” dediği, Serdar’ın “Şimdi bu konuları da telefonda görüşmek istemezdim ama duyan duysun önemli değil ben şunu size ifade etmek istiyorum doğru bilgi açısından” “Biz 2003 ten itibaren bazı tabirlerimi de lütfen hoş görü ile karşılayın 2003 ten itibaren aşağıda ilgilendiğimiz bu toplumun” “Kendi kararlarını kendilerinin almasını prensibi ile iş yapıyoruz” dediği, Güler KÖMÜRCÜ’nün “Ben ondan hiç şüphe etmiyorum ki zaten” dediği, Serdar’ın “… şöyle ben bunları anlatıyorum ki o arkadaşınıza” “İşte bu bilgi veren şahsa” “O profesör makamına ulaşmış şahsa” “dün daha önce bunları anlatmıştık kendisine ama hala yanlış bilgi üzerinden prim yapmaya çalışıyor biz bir insanı..” dediği tespit edilmiştir. 

MEHMET ZEKERİYA ÖZTÜRK’TEN ELE GEÇİRİLEN DİJİTAL DOKÜMAN

Ergenekon Terör Örgütü Ümit ÖZDAĞ’ı MHP’nin genel başkanlığına getirmek için her türlü çalışmayı yapmış fakat bunu başaramayınca bu kez de kongrede ki potansiyeli yok etmeyi, kavga, kargaşa, kaos ve anarşi meydana getirmeyi planlamıştır. Böylelikle bir taraftan MHP’nin kamuoyundaki prestijini yok etmeyi amaçlarken diğer taraftan da, MHP’nin tabanını oluşturan gençleri sokağa çekerek, ülkemizde kaos ve kargaşa ortamı oluşturmayı amaçladıkları görülmüştür. Şüpheli Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ün Kadıköy ilçesindeki ikametinde ele geçirilen Kingston marka 512 Mb Flash bellek içerisinde elde edilen dokümanda bu durum açıkça görülmektedir. 

Bu dokümanda ;

“MHP genel başkanlığına aday olan Ümit ÖZDAĞ İstanbul merkezli olmak üzere birçok il ve ilçede etki yaratmaya çalıştığı tarafınızca da bilinmektedir. Özellikle MHP kongresi için hırsla çalışıldığı da yine tarafınca bilinmektedir. 
Özellikle MHP kongresi ön plana çıkmaktadır. 

Genel Başkan adayı olan Ümit ÖZDAĞ her ne kadar kişisel planlar yapmış olsa da bazı planlar Ümit ÖZDAĞ”ın bu girişimi de dayandırılarak yapıldığı ve fakat bazı planlardan da Ü. Özdağ”ın haberder olup-olmadığı net değildir.


 Özetle yapılmak istenenler şöyledir;

*Mümkün olduğunca kavga-kargaşa yaratmak.

*Kongre salonu önünde basının ve halkın izleyeceği arbede çıkartmak. Arbede saatini kongreye katılım tamamlanmadan önceki zamana denk getirmek. Böylece olayların duyulmasını sağlamak ve katılımcıları olumsuz yönde etkileyerek kongre salonuna gelme isteklerini kırmak.

*Ümit Özdağ kongre salonuna girebilirse burada yanındakiler ile basının dikkatini çekmek kongre düzenini sarsmak.

*Kullanıma müsait belli sayıda ve bazı özelliklerde kişilerle (suç işlemeye eğilimli, kaybedecek değeri olmayan, eskiden devletin güvenlik güçleri içerisinde görev almış ve çeşitli suçlardan dolayı görevden el çektirilmiş, hala bazı gayri meşru yapılar içerisinde faaliyet gösteren, silah kullanmaya eğilimli) kongre salonu önünde suni olaylar yaratmak, mümkünse infial yaratmak, fırsat oluştuğunda ateşli silah kullanmak,

*Bu sayede MHP kongresinde ortaya çıkabilecek potansiyel gücü eritmek, MHP etkisini azaltmak, halk ve kamuoyu nezdinde; MHP”nin hala silahların kullanıldığı, eskiden olduğu gibi şiddet ve saldırı yöntemlerinin devam ettirildiği, modern ve güncel olmaktan uzak bir parti imajı ile tekrar hatırlatmak ve itibar infazı yapmak 
Not:Bilgiler özet olarak derlenmiş olup, genelde Ü. Özdağ çevresinde oluşturulan ekip ve ona destek veren gruplar içerisinden elde edilmiştir. Kaynaklar güvenilirdir. Bir başka açıdan düşünülürse, amaç korku ve endişe yaymak olarak planlandığı düşünülebilir.

Bununla beraber bazı kişilerin Doğu PERİNÇEK ile çok iyi ilişkide olduğu ve bu grubun Ü. ÖZDAĞ ile yakın temas içerisinde hareket ettiği gerçeği unutulmamalıdır.

Yine bu grubun eski bazı MHP kökenlileri de içinde barındırdığı ve/fakat hiç bir zaman parti içinde etkili olamadıkları, bu gün bu nedenle hınç içerisinde oldukları dikkate alınmalıdır.

Başarılı bir kongre olmasını dilerim. Saygılarımla.” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür.

Şüpheli M.Zekeriya ÖZTÜRK’ten el konulan bu dokümandan da açıkça anlaşıldığı gibi, tamamen olağan koşullar altında gerçekleştirilen bir siyasi parti kongresinde örgüt, kaos ve kargaşa ortamı yaratma ve bazı çıkarımlar elde etme çabası içerisindedir.

 Söz konusu dokümanda kullanılan dilin, bir üst makama sunum şeklinde hazırlanmış olması da ayrıca dikkate değerdir. Bu da örgütün kendi hiyerarşik yapısı içerisinde sistematik bir çalışma yürüttüğü izlenimini kuvvetlendirmektedir.

MHP KONGRESİ İLE İLGİLİ OLARAK ELDE EDİLEN BİLGİLER

Milliyetçi Hareket Partisi Kongresi ve Ümit ÖZDAĞ ile ilgili internet ortamında yapılan araştırmalarda, MHP’nin 8. Olağan kongresinin 19.11.2006 tarihinde yapıldığı, 04.11.2006 tarihinde Bingöl ilinde Ümit ÖZDAĞ’ın MHP Genel Başkanlığa adaylığını açıkladığı, 05.11.2006 tarihinde de ihraç talebi ile Disiplin Kuruluna sevk edildiği ve bu nedenle kongreye katılamadığı öğrenilmiştir.


Zekeriya ÖZTÜRK’den ele geçirilen belgenin 17/11/2006 tarihinde oluşturulduğu ve kaydedildiği tespit edilmiştir. Dolayısıyla söz konusu belgedeki yazıların 17.11.2006 tarihinde yani MHP’nin 8. Olağan kongresinden iki gün önce hazırlandığı görülmektedir. Bu durum örgütün gerçekleşecek olan MHP kongresi öncesinde ortamı germe, bir kaos ortamı oluşturma çalışmalarını titizlikle yaptığını ortaya koymaktadır.

Soruşturma kapsamında yapılan teknik takip çalışmalarında, örgütün MHP’yi ele geçirme faaliyetlerinden vazgeçmediği, bir taraftan örgütün yönetici kadrosunda bulunan kişilerin Ümit ÖZDAĞ’la ilişkileri devam ederken öte yandan da MHP içersine adam yerleştirmeye çalıştıkları anlaşılmıştır.

Tape No:6223 de kayıtlı, 12.03.2008 saat:21.55’de Hurşit TOLON’un Ümit ÖZDAĞ ile yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’un “Size bilgi vermek zorundayım …” dediği, Ü.ÖZDAĞ’ın “Tabi tabi buyurun” dediği, A.H.TOLON’un “... Şimdi ben bir konuda söz verdim o gerçekleşmedi sebebini hemen arz edeyim belki muttalisiniz takip ediyorum adım adım. Ben o görüşülen şahısla Kent Otel’deki yemekte beraber olacaktım biliyorsunuz ayın dördündeydi o yemek yani hemen hemen 10 gün geçti ama o yemeğe katılmadılar Ankara dışında oldukları için hafta sonu döneceğiz dediler ben geçirdiğimiz haftanın yani bugün Salı hatta Çarşamba bu gün pardon ben hafta sonunu da bekledim telefonuna iki kez aradığım bir konu için görüşeceğimi telefonuna not olarak bıraktım ama bana dönmedi. Ben aramaya devam ediyorum temas kurduğumda ileteceğim yani konuyu unutmuş değilim daha fazla gecikirsem merak edersiniz düşüncesiyle bu bilgiyi verme lüzumu hissettim size” dediği, Ü.ÖZDAĞ’ ın “Muhterem paşam çok teşekkür ederim sizi de zahmete soktum” dediği, A.H.TOLON’ un “Hayır zahmet değil zaten bir iki konuda da kendisi ile görüşmem de gerekiyor ama en büyük ümidimiz o kentteki işte toplu yemeğimizde hatta E…….na bile söyledim E…..…’na bile söyledim ama konuyu değil işte beklediğimi söyledim o söyledi işte Ankara dışında dedi filanca yerde bir panele katılacak hafta sonu dönecek. Cumartesi Pazar aradım dünde aradım düzeltiyorum pazartesi günü aradım not bıraktım. Bana geri dönmediler belki de şundan dönemediler onu da düşünüyorum benim telefon ama yooo şeyde mesaj pardon notta olmaz ee numaram yok ya benim” dediği, Ü.ÖZDAĞ’ ın “Ha belki de” dediği, A.H.TOLON’ un “Şey telefondan kaynaklanmıyor kartımdan kaynaklanıyor” “Efendim ama aramaya devam ediyorum bir olasılığım daha var E…..… vasıtasıyla bu hafta içerisinde bu işi mutlaka bağlayacağım” dediği, Ü.ÖZDAĞ’ın “Çok sağolun paşam” dediği, A.H.TOLON’ un “Onu size arz etmek için rahatsız ettim” dediği, 

Tape No:6232 de kayıtlı 16.03.2008 saat:14.18’de Hurşit TOLON’un Ümit ÖZDAĞ ile yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’ un “dün beraber olduk, akşamleyin” “Adamcağızın telefonu farklı” dediği, Ü.ÖZDAĞ’ ın “Anladım” dediği, A.H.TOLON’ un “Ben ona üçtür mesaj bırakıyorum, dedim ki üçtür mesaj bıraktım, dönmediniz. Hem merak ettim, hem birazcık üzüldüm filan” “Nereyi arıyorsunuz, aradığım numarayı söyledim, efendim o numaram çoktan değişti dedi” “Şimdi, ben, sizin bir randevu talebiniz olduğunu ama özel bir konu konuşacağınızı” “İşte hepimizin saydığı, sevdiği. Efendim, bende tanıyorum kendisini, memnuniyetle dedi. Şimdi ben telefonlarını verebilir miyim dedim, derhal dedi ver. Takdim ediyorum” “0505 367…” “Evi veriyorum” “236…” “Hocam sizin telefonunuzu bekliyorlar, ona göre randevu zamanı ve yeri konuşursunuz” “Bir ara görüşelim ortalık toz duman” dediği, Ü.ÖZDAĞ’ ın “Bu hafta içerisinde eğer müsait olursanız, hafta sonuna doğru bir araya gelebilirsek çok sevinirim” dediği, A.H.TOLON’ un “Cuma günü Bursa’dayım, Perşembe günü Toplantı günümüz öğleden sonra, sabahleyin belki olabilir. Ben çarşamba akşamı ararım sizi” dediği, 

Tape No: 6463 de kayıtlı saat:18.04.2008 saat: 15.52  de Ufuk Mehmet Büyükçelebi’nin Deniz..? ile yaptığı görüşmede; Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Şimdi MHP İl Yönetimine seni yerleştirmeyi düşündük biz uygunsa” “Ondan sonra şimdik  bi telefon numarası vereceğim yazar mısın  ” “0533  … İ… MHP İl Başkanı M… D….” “diyeceksin ki İstanbul MHP İl başkan yardımcısı N… Ç.. tarafından arıyorum sizinle görüşmüş de” “Ondan sonra bi işte randevu al git orda hemen şeyini ba halledelim… Tamam ondan sonra sonucu bana bildir yalnız” dediği,

Tape No: 6464 de kayıtlı, 18.04.2008 saat:15.55 de U.Mehmet Büyükçelebi’nin Lale..? ile yaptığı görüşmede; Ufuk Mehmet Büyükçelebi’nin “Denize verdim telefon numaralarını” “gitsin konuşsun sonradan şey il yönetimin de aldırttıracağım” dediği,

Tape No: 6465 de kayıtlı 18.04.2008 saat:15.59 da Ufuk Mehmet Büyükçelebi’nin Deniz..? ile yaptığı görüşmede; Deniz’in “İstanbul dan beni aradılar bana bi randevu verecek” dediği, Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin “ben seni orda şeye il yönetimine de aldıracağım” dediği anlaşılmıştır.

Tape No: 7442 de kayıtlı 24.01.2008 günü Saat:14.31 de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Hüseyin NAZLIKULU’nu aramasıyla yapılan görüşmenin devamında Ahmet Tuncay’ın “Şu MHP li MHP li şerefsizleri yaptığını gördün demi” dediği, Hüseyin’in “Aynen o ben sana ilk gün demedim mi MHP nin ilginin olduğunu... söylüyo,…, Yani onlar her zaman diğerlerinden daha tehlikeli yok İşi ULUSALCI deyip beni ikna etmeye çalışıyor” dediği, 
CUMHURİYET HALK PARTİSİNE YÖNELİK

YÜRÜTÜLEN FAALİYETLER

Dinamik-Ulusal Güç Birliği Kuvvayi Milliye Cephesi dokümanı incelendiğinde; “Atatürk’ün kurduğu ve ebedi başkanı olduğu CHP’nin, ne yazık ki işlevini yitirdiği, bu nedenle Türk siyasal platformunda yeni bir Atatürkçü partinin yer alma zamanının geldiği” belirtilmiştir. 


“PANZEHİR” isimli örgütsel dokümanda “DEMOKRATİK CUMHURİYET PROGRAMI” başlığı altında; “Türkiye’yi parçala ve böl taktiği ile parçalamaya çalışan emperyalist güçlerin ilk hedeflerinin Türk Kültürü olduğu, süreç içinde demokratik sivil toplum örgütlerinin emperyalizmin ülke içersindeki istihbarat, provokasyon ve terör bürolarına dönüştürüldüğü ,  

Bir örnek vermek gerekir ise; 1991 yılında Erdal İnönü başkanlığındaki SHP-HEP ittifakı ile 2000 yılına ulaşıldığında, CHP’nin “Demokratik Cumhuriyet Programı” (satır arasında gizlenmek istenen: 2.Cumhuriyet Programı’dır) ile CHP-PKK ittifakının aynı şeyler olduğu ve Washington merkezli argüman üretimleri olduğu kendiliğinden ortaya çıkar” ifadesinin yer aldığı görülmüştür.

“ULUSAL PROGRAM” isimli dokümanın giriş kısmında, “1991 yılında, DEP üyesi olmalarına karşın, CHP listesinde yer alarak seçilen bazı milletvekilleri, Kürt Ulusalcılık Hareketi’nin bayrağını TBMM’de dalgalandırmaya kalkışmışlardır. Türkiye Cumhuriyeti’ni bölmekten yana tavır koymalarından ötürü DEP kapatıldı, CHP örtüsü altında TBMM’ne girmeyi başaran milletvekilleri hakkında açılan davalar mahkumiyetle sonuçlandı” , 


“ÖRTÜLÜ FAALİYETLER BİR” isimli dokümanda, “Medya Gözüyle Asker Çevik BİR” başlığı altında, “28 Haziran 1998” “Deniz Baykal ve Çevik Bir’in Yanıtlamadığı Soru” başlıklı haberinde Baykal ile Bir’e Mart ayındaki ara rejim tartışması, Baykal-Çevik Bir görüşmesi üzerine mi başlatılmıştır? Sorusunu yöneltmiş ancak yanıt alamamıştı. Haberde şunlar yazılıydı: CHP Genel Başkanı Deniz Baykal, ara rejim tartışmasını, Genelkurmay 2. Başkanı Org. Çevik Bir’le konuştuktan sonra ortaya attı. Güvenilir kaynaklar, Baykal ile Çevik Bir’in birkaç kez görüştüğünü de kaydetti. Baykal’ın 12 Mart 1998 günü açtığı ara rejim tartışmasının orduya karşı bir darbe operasyonunun başlangıç olduğu daha sonra ortaya çıktı” şeklinde ifadeye yer verildiği tespit edilmiştir.


Şüphelilerden ele geçirilen örgüt dokümanları örgütün amaç ve hedeflerini gerçekleştirmek için hazırlanan dokümanlardır. Bu dokümanlar genel olarak 1999 ve 2000 yılları içersinde hazırlanmıştır. Söz konusu dokümanlarda CHP ile ilgili yazılan değerlendirme ve yaklaşımlara bakıldığında örgütün 2000 yılından beri CHP ile ilgilendiği, hatta aynı yıllarda hem ADD hem de USİAD üyesi olan şüpheli Birol BAŞARAN’ın 2001 yılında CHP Genel Başkanlığına aday olduğu anlaşılmaktadır.


Soruşturma kapsamında şüphelilerden ele geçirilen dijital veriler, dokümanlar ve şüphelilerin telefon konuşmalarına bakıldığında, örgütün CHP ile ilgilenmekten vazgeçmediği, bir taraftan CHP’yi kontrol altına alıp yönlendirmek için faaliyetlerde bulunurken diğer taraftan da CHP yönetimini ele geçirmeye çalıştığı, bu kapsamda da şüpheli Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı CHP Genel Başkanlığına getirmek için girişimlerde bulundukları, bunların yanı sıra CHP içersindeki milletvekillerine yönelik istihbari çalışmalar yaptıkları ve elde ettikleri kişisel verileri hukuka aykırı olarak kaydedip arşivledikleri belirlenmiş olup,konu ile ilgili tespit edilen deliller sırası ile belirtilecektir.

Şüpheliler A.Hurşit TOLON ve M.Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital verilerde, “Rektörlerle Toplantı.pdf”  isimli 5 sayfadan oluşan “pdf” dosyasında, 19 Eylül 2003 tarihinde Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığında rektörlerle yapılan toplantıda konuşulan konuların yazılı olduğu, söz konusu toplantıda, rektörlerin diğer konuların yanı sıra “Bizim gözümüz kara. Ordu bir güç. Üniversiteler bir güç. Birbirimizi korumalı ve CHP yı ne olursa olsun yanımıza çekmeliyiz. Türkiye’nin geleceğini beraber çizmeli ve müttefiklerimizin adedini arttırmalıyız. Basın CHP’yi duyurmuyor. Onlar ne yapsın.” şeklinde yazı olduğu anlaşılmıştır.

Şüpheli M.Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 7 nolu CD içersindeki “FIL14152” isimli word belgesinde; “BİLİM VE DANIŞMA KURULU TOPLANTISI” “18 Şubat 2007” başlığı altında, toplantıda konuşulan konuların maddeler halinde yazıldığı, söz konusu toplantıda, Cumhurbaşkanlığı seçimleri, Sivil Toplum Örgütleri faaliyetleri, ADD’nin büyütülmesi, hükümetin faaliyetlerine yönelik gösterilecek tepkiler ve benzer konuların konuşulduğu, bu konular konuşulurken CHP’den de bahsedildiği ve bu kapsamda “CHP temel bir kuruluştur. CHP’nin istenilen tepkiyi göstermesi için parti ile görüşmeler yapılmalıdır.” şŞeklinde karar alındığı görülmüştür.

Şüpheli M.Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 13 nolu CD içersindeki “STK_platformu_1” isimli word dosyasında “J. Gn. K.lığınca Oluşturulan Ulusal Birlik Hareketi STK Platformunun Faaliyetleriden” başlıklı bir yazı metni olduğu, yazı içersinde, Ulusal Birlik Platformu Başkanı Bülent B…. ile yapılan görüşmeden bahsedildiği, bu görüşmede Bülent B….’nın Ülke gündemini ve iktidarın icraatlarını yakından takip ettiklerini, CHP’nin iyi muhalefet yapamadığını, CHP’ye güveninin sarsıldığını söylediği anlaşılmıştır.

Şüpheli M.Şener ERUYGUR’un Genel Başkanlığı yaptığı ADD Genel Merkezinde ele geçirilen SAMSUNG marka bilgisayar içindeki “FIL2240.DOC” isimli dosyada; “ADD Genel Başkanlığı-05.02.2004 Av. Ertuğrul K…” antetli metin tespit edilmiş, metin içeriğinde; CHP Genel Başkanlığına yazılmış bir yazı olduğu, yazı içeriğinde ADD üyesi (21) şahsın 2004 yerel seçimlerinde değişik il ve ilçelerde belediye başkanlığı ve Meclis üyeliğine aday olarak gösterilmesi için teklifte bulunulduğu belirlenmiştir.

Şüpheli Şener ERUYGUR’un Genel Başkanlığı yaptığı ADD’deki odasında ele geçirilen 5 nolu CD’de, “7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri CHP.doc” isimli Msword dosyası içerisinde; CHP mensubu “Enver Ö… ve Rasim Ç…” isimli milletvekilleri ile ilgili bilgilerin yer aldığı, bu bilgiler arasında Enver Ö… hakkında “Resmi evrakta sahtekarlık, dolandırıcılık ve görevi kötüye kullanmaktan hakkında açılan dava sürüyor.” şeklinde not alındığı, 
Rasim Ç… hakkında ise; “P.Tğm.Rasim Ç… (1979-147),  39 ncu P.Tug.K.lığı 1 nci P.Tb.K.lığı emrinde (OSMANİYE) görevli iken, disiplinsizlik (THKP/C-Devrimci yol)  sebebiyle, 31.05.1982 tarihinde TSK.den ayrılmıştır. K.H.O.nun 2 nci sınıfından itibaren yasa dışı Devrimmci Yol Örgütünün önde gelenleri ile birlikte; K.H.O. içinde siyasi çalışmalar yaptığı, bu kapsamda sinema salonunda “Kahramanmaraş’ta katledilen  halkımız için saygı duruşu”  diye bağırarak  5-10 saniyelik saygı duruşunu müteakip  salonu terk etme eylemi ile Menteş kampında düzenlenen bir eğlencede, sanatçıdan sol içerikli şarkılar istenerek  ve topluca  iştirak etme ve eğlence yerini terk etme eylemlerine öncülük ettiği, örgüte maddi yardım amacıyla aidat ödediği, Ankara’da örgütün kullandığı evlerde,  sivil ve resmi şahısların katılımıyla sol içerikli  yayınları okuduğu, seminer çalışmalarına katıldığı tespit edilmiştir.” şeklinde değerlendirmenin yer aldığı belirlenmiştir.

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’dan ele geçirilen CASPER marka bilgisayarda bulunan “NEC.TXT” isimli metin belgesi incelendiğinde dosya içersinde; 31 Ekim 1999 günü Necdet T…, Doğu A… ve Mustafa Ali BALBAY arasında yapılan bir görüşmenin metin olarak yazılmış şeklinin olduğu, görüşmenin başında Ülke gündemi ve irticadan bahsedildiği, devamında Cumhuriyet gazetesinin durumu ile ilgili konuştukları, bir süre sonra “Ne yapmalı” başlığı altında Doğu A…’nın “ Ben Atatürkçü Düşünce Derneğine gireceğim. Orada bir ışık görüyorum.” Dediği, Necdet T…’un da “ADD falan tamam da bu CHP ayağa kaldırılmalı... Mesela Ecevit'ten sonra ortada DSP diye bir parti kalmaz. Bu adamlar dağılırlar. Buradan 30-40 kişilik bir çekirdek çıkabilir... Ona bakmak lazım..” dediği ,

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’dan ele geçirilen CASPER marka bilgisayarda bulunan “SENER.TXT” isimli metin belgesi incelendiğinde dosya içersinde; diğer görüşme metinlerinin yanı sıra “Hakan T… aradı” “Ya BALBAY boşver bizim dönemimiz geliyor. bizim dönem. Belki sen siyasette ben medyada ya da tersi... Kıbrıs'ı devlet vermez derin devlet vermez. Bunlar orada toslar, martta yüzde 42-45 arası alacaklar, CHP yüzde 15-16 alacak. Baykal gidecek, Devriş gelecek. O da başaramayacak, derken önümüzdeki ekim, kasımda işler değişecek... Yaz, aynen böyle olacak... Derviş bana 50 sayfalık bir metin gönderecek. Resmen hazırlanıyor..” ifadesinin yer aldığı  görülmüştür. 

İLETİŞİM TESPİT TUTANAKLARI

Tape No: 6048, 12.03.2008 saat:21.33 te M.Şener ERNUYGUR’un  Ali…? ile yaptığı görüşmede; Ali’nin “Bu gün toplantıya gittik onu anlatayım sana” “Ramada otelinin en üst katında toplantı salonu yapmış küçük bir yer” “Gittik oraya işte geçen sefer gelenlerin hepsi geldiler şeyi temsilen neydi ismi Ziraat odasını temsilen yardımcısı geldi ötekisinin yani başkanlar düzeyinde kimse yoktu .. bizim Mümtaz hocadan başka” “Şey gecikmeyle geldi ondan sonra dediler sen ev sahibisin aynı zamanda başkanlık yap gayet kibar davrandı hiç alışmamış şeyler öyle sakin filan şey Tuncay Özkan ondan sonra işte arkadaşlar olaylar herkes kendi çapında bir hafta içinde ne yaptığını nasıl davrandığını filan söyledi o Ayla ve şey biz başka gruba da gidelim şey yapalım sanatçılarla ilgili olarak şey yapalım” “Onlar filan yapalım dediler sonra Tuncay Özkan konuştu” “çerçeve olarak geçen seferki toplantının dışında fikri bir farklılık yok işte.. tartışmalar oldu .. Mümtaz hoca daha ziyade şeyi söyliyor … tek liste kalır öne sürüyor şeyse daha radikal gitmenin daha zaman iyi kullanmanın gereğini söyliyor uzun bir zamanımız yok diye bu yerel seçimlerde alırlarsa artık bundan sonra hiçbir şey yapamayız bütün elimiz kolumuz bağlanır diyor o bakımdan öncelikle CHP nin mutlaka 50 kişi mesela diyor elli kişiyle CHP ye bir kadro teklifiyle gidilir” dediği,

Tape No: 7451, 02.02.2008 günü Saat:23.41 de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Hüseyin NAZLIKULU’nu aramasıyla yapılan görüşmenin devamında Ahmet Tuncay’ın “Bütün dağ köylerini gezdik işte alevi köyleri şunlar bunlar,…, Millet Alevi köyü 84 tane oy çıkmış yani” dediği, Hüseyin’in “AKPye” dediği, Ahmet Tuncay’ın “He kadınlar isyan halinde kadınların tamamı isyan ediyor diyor ki bunlar diyor şerefsiz sattılar kendilerini oya diyor kadınlar isyan halinde falan” dediği, Hüseyin’in “Bi bakalım şu Martta ne olucak” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Anasını s….tiler CHP’nin, ben olmayım CHP’yi yağmalarlar toplantılarda” dediği, Hüseyin’in “Millet de karga... karga diye bekliyor zaten öyle bir şey yapmak istiyorlar” dediği, Ahmet Tuncay’ın CHP’yi kastederek “Vallahi aynı bunlar beni almasınlar var ya,…, Bunların sokağa çıkacak hali kalmaz inşallah...” dediği,

Tape No: 7815, 09.02.2008 günü saat 00:47’de X Şahsın, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Hulki CEVİZOĞLU’nun bir programı ile ilgili yaptıkları görüşmenin devamında X Şahsın “Bu abi bunlar Tuncay ben sana bi şey söyleyeyim mi Türkiye'de en sonda kan akacak abi” dediği, devam eden görüşmede X Şahsın Cumhuriyet Halk Partisini kastederek “Ya Tuncay gözünü seveyim şu Halk... halletmek lazım ya” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Yapcaz yapcaz abi Mart’ta o işi bitirecez” dediği, X Şahsın CHP Genel Başkanı Deniz BAYKAL’ı kastederek “Bitmesi lazım abi bu Bay… çekilsin köşesine desin ki kardeş” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Abi yok ya bu eşşoğlu eşşek abi dur sen” dediği, X Şahsın “Gider değil mi?” diye sorduğu, Ahmet Tuncay’ın “Gider gider abi sen merak etme biraz daha kalır sonra gider” dediği, X Şahsın “Ben sana bi şey söyleyeyim mi Tuncay ben gazetelerde bi şey okudum yani bana ikinci adamlık verirsen gelirim filan diye bi şey” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Yok yok hiç öyle bi şey yok abi,…, Nisan’da parti kuracam abi,…, Bitmiş o CHP'ye” dediği, X Şahsın araya girerek “Ve de bu parti kurulurken de yani ben beklentim hiç bi şeyim gönül yani olmadan sana gelirim yardım ederim kardeş bi şeyin varsa yapalım derim” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Birlikte birlikte ne demek abi hep beraber hep beraber olcaz abi,…, Abi sen deli misin ya boş ver Deniz BAYKAL bana yalvardı milletvekili ol diye si..tir git dedik ya boş ver” dediği, X Şahsın “Ama gerçekten çok iyi bir alternatif yaratmak lazım abi Türkiye'de bir rüzgar estirmek lazım bu gençliği toparlamak lazım gençlik darmadağın kardeş peki çok çok” dediği,

Tape No: 7818, 12.02.2008 günü saat 15:15’de X Şahsın, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı aramasıyla yapılan görüşmenin devamında X Şahsın “Siyaset ne yapıyor,…, Parti yapma bence bu halk hareketi yap gel beni dinle böyle daha iyi” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Yo yo parti yapacam hiç olur mu ya,…, S..tir kim yapacak a.. koyarım onların ben ya o MHP ile CHP'yi s..ecem ben o MHP ile CHP'den geriyi bırakmayacağım onlar görecekler dünyanın kaç bucak olduğunu şer..sizler” dediği,

Tape No: 7825, 16.02.2008 günü saat 20:25’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Evrim BAYKARA’yı aramasıyla yapılan görüşmenin devamında Evrim’in “Kokteyil veriyoruz BİZ KAÇ KİŞİYİZ olarak Buca’da” dediği, devam eden görüşmede Evrim’in 17 Şubat 2008 tarihinde yapılan CHP İzmir İl Kongresini kastederek “Şey kongre yarın, Deniz Efendi de geliyor” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Oğlum bundan sonra bastırıp bu İzmir’deki gençlere mençlere söyle bizim çocuklara BİZ KAÇ KİŞİYİZ cilere,…, Tek tek gidip Deniz BAYKAL'a Tuncay ÖZKAN'ı alsanıza o sizinle çalışsın” dediği, Evrim’in CHP İ.. İl Başkanı Kemal K…’ı kastederek “Şimdi yarın var ya yarın bu Kemal s..ağı harbiden liste geldi Ankara’dan liste yapıp gelmiş,…, Listede benim önerdiğim dört kişi var,…, Yönetim Kurulunda” dediği, 

Tape No: 7832, 19.02.2008 günü saat 20:40’da Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Evrim BAYKARA’yı aramasıyla yapılan görüşmenin devamında Evrim’in 17 Şubat 2008 tarihinde yapılan CHP İzmir İl Kongresi ile ilgili olarak ve CHP İ.. İl Başkanı Kemal K…’ı kastederek  “Şimdi Kemal'in 8 tane şeyi var üyesi var içerde,…, Önder'in  de 8 tane var,…, Toplam 20 tane il delegesi var şey il yöneticisi var,…, 21 TANE GERİ KALAN 4 TANE BENİM,…, Şimdi bu... bana yatıyor” dediği, Ahmet Tuncay’ın Kemal K…’ı kastederek “PEKİ SEN DİREK KEMAL İLE OYNAYACAKSIN BUNDAN SONRA” dediği, CHP İzmir İl Kongresi hakkında yaptıkları görüşmenin devamında Evrim’in “Görüşücem Önderle de Baykal’la da görüşmeyi düşünüyorum” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Tamam git hemen direk deki sayın genel sekreterim ne emrediyorsanız de,…, Sayın genel sekreterim ne emrediyorsanız de o Tuncay Muncay derse deki hiç o konularda şey yok o da...,…, Sen de ki ne emrediyorsanız nasıl istiyorsanız tamam mı Deniz BAYKAL da aynı şeyi söyleyecek sana ne emrediyorsanız sayın Genel Başkanım diyeceksin tamam mı?,…, Ondan sonra Kemal'i seçeceksin orda” dediği,

Tape No: 7464, 24.02.2008 günü Saat:23.35 te Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, İ. P… aramasıyla yapılan görüşmenin devamında Ahmet Tuncay’ın Cumhuriyet Halk Partisine küfür ettiği ve CHP Genel Başkanı Deniz BAYKAL’ın kendisini Kurultay’a almayacağını belirterek “Şunların yüreğine iyice korku salmak lazım sen bu işi bir örgütle,…, Böyle bir CHP ye olan bu parti kurma çalışması başlattı bunlar beni almıcaklar diyor de,…, Bu işi biraz körükle” dediği, İrfan’ın “Tamam abi anladım ne demek istediğini,…, ...bizim buralar zaten hazır” dediği,

Tape No: 7469, 25.02.2008 günü Saat:22.12 de Utku G… ile yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Yarın akşama kadar Manisa’da 600 tane genç kızlı erkekli…” “Cumhuriyet Halk Partisine yeni üye yapılacaklar bana bildiriyorsun adlarını özellikle hiç kimseye duyurmadan el altından tamam mı?” dediği, Utku G…’nün; “…tamam 600, 20 ile 40 yaşları arasında” dediği,

Tape No: 7473, 26.02.2008 günü Saat:21.14 te Evrim BAYKARA ile yaptığı görüşmede, Evrim BAYKARA’nın; “…Ersinle konuştum şimdi de abi  diyor onların hepsini illerden ben bi  şekilde çaktırmadan toplamaya çalışıyorum dedi genel merkezde üye listesi var cep telefonları yok yani diyor böyle toplu mesaj atmıyoruz çünkü üyelere diyor bulduklarını gönder bana illerin yani o şekilde alabiliyoruz dedim” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Bana parti yönetiminin şeyini getirin il ilçe” “Öyle bir şey yapsın ki elinde ne varsa Cumhuriyet Halk Partisinin bilgi bankasında” dediği, Evrim BAYKARA’nın; “….Ankara’da güvendiğin benim gibi laf etmeyecek çalışabilecek varsa bir çocuk” “Yanıma alıcam MYK ya” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Ankara’da sana iki kişi veririz sorun yok” “Ekibimizi ekibimize yazdığını... gereğini yerine getiricez korkmayınız sakin olunuz” dediği,

Tape No: 7474, 27.02.2008 günü saat 11:00’da Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Evrim BAYKARA’yı aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın CHP üyesi bir şahsı kastederek ve ona küfürler ederek “Diyormuş ki bu partinin her yerini diyormuş yok ya bana şey benim telefonlarımı arıyor ben açmadım telefonumu,…, Ondan sonra Suat’ı yolladı bana,…, Dedim ki bak Suat önce seni sikti sonra bana laf etmeye kalktı Menemen’de biliyorsun,…, Ya bizim Genel Başkan (CHP Genel Başkanı Deniz BAYKAL’ı kastettiği anlaşılmaktadır.) milleti böyle çok zatüre yaptı falan filan diye,…, Ondan sonra senin genel başkanın 70 yaşında ben 40 yaşındayım ibne dedim ya ben ona orda ondan sonra şimdi bu işte bu Türklere seçicekler ama şey yapıyor milliyetçilik yapıyor güya aklı sıra,…, Amına koyduğumun çocuğu ondan sonra dedim ki bak Evrim’i çizdi” dediği, Evrim’in CHP Genel Sekreteri Önder S..’ı kastederek “Ben gördüm listeyi ben yoktum hakketten Önder gösterdi yanlız yani o ibne destek olmamış bu puştta yazmamış harbiden” dediği, Ahmet Tuncay’ın Önder S…’ı kastederek “Onun o senin genel sekretere ulaşıp konuşacağını böyle bir sonuç doğacağını hesaplayamadı o,…, Genel sekretere de  Önder’e dicez ki genel şeyde Tuncay ÖZKAN’ı Tuncay ÖZKAN la  sen...,…, Hadi gel kardeşim bakalım kurultay salonunda hadi sana demiş ki ben çekimser kalırsam,…, Ne olur sence” dediği, Evrim’in onaylayıcı sözler söylediği, Ahmet Tuncay’ın 2008 yılı Nisan ayında yapılan CHP Kurultayında Genel Başkan adayı olan Haluk K…’u kastederek “Haluk konusunda çekimser kalmıcam Tuncay konusunda çekimser kalcan hadi bakalım,…, Mart ayı güzel bir ay O GENEL BAŞKANI SATABİLECEĞİNİ SÖYLEMİŞ sana,…, Bana da söylemişti hatırladınız mı oturdum ben size anlattım,…, Yani demek ki doğru düzgün bir şekilde ilerlemek gerekicek kardeşim,…, KİM BRÜTÜS OLMAK İSTİYORSA ONA BIÇAĞI VERİCEZ” dediği, Evrim’in Önder S..’ı kastederek “Önder şey zaten şaşırmış durumda herif şey diyormuş ya Evrim hiç tahmin etmediğim şekilde dik duruyor diyormuş aa güzel güzel dik duruyorum ben az kaldı şu işi bi bitirelim,…, İlde verdiğimiz sözü bi tutalım Önder’e” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Sen şimdi hiç o konuda şey yapma sen senin pozisyonun şey ben dik duran bir adamın kardeşim ne sana ne Tuncay’a yatarım pozisyonu olduğum için şu anda,…, Sen o tavrını sürdür sen sadece dinle şeye mektuba,…, Sen sakin ol SEN ŞU İL GENÇLİK KOLLARI BAŞKANLARINI AYARLA BANA” dediği, 
Tape No: 7484, 29.02.2008 günü Saat:16.54 te Zeliha …? ile yaptığı görüşmenin devamında Zeliha’nın; “…ne yapacaz partiyi kuruyoruz mu?” diye sorduğu, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “CHP geri zekalılarından sıyrılıp parti kuracaz başka çaremiz yok” “Vallaha televizyonu satacam partiye yatıracam” dediği, devam eden görüşmede Zeliha’nın; yerel bir gazetede çıkan türban ile ilgili karikatürü Bizkackisiyiz.com adlı internet sitesi platform sorumlusu Fuat KARİP’in kendisine verip vermediğini sorduğu, A.Tuncay ÖZKAN’ın; henüz vermediğini söylediği,

Tape No: 7497, 03.03.2008 günü Saat:18.53 de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Ş. M…’yü aramasıyla yapılan görüşmenin devamında Ahmet Tuncay’ın CHP Genel Sekreteri Önder S..’ı kastederek “Şimdi bu şeyle konuşmayı ihmal etme,…, Genel Sekreterle,…, Çünkü bak ona çok büyük kıyaklar yapıyorum,…, İzmir’de falan filan her şeyi almasını sağladım tamam mı her yerde kıyaklar yapıyorum oturup konuşalım,…, Çünkü başka türlü gelişecek her şey” dediği, Ş. M..’in “Tamam oldu şimdi hemen bakcam evvela onda bu hafta içi görüşürüm kendisiyle” dediği,

Tape No: 7504, 11.03.2008 günü Saat:17.58 de Murat A….. ile yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Bana iki tane Üniversite mezunu şey söyle hanımefendi söyle bizim hareket içinde ön planda CHP İl yönetimine dahil olucak” “Evet kimse bilmicek senle ben bilcez bana iki tane ad ver geçen günkü konuşma yaptırdığımız hanımefendinin adı neydi doçent” dediği, Murat A…’in; “Şey Nuran Nuray abla mı” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Nuray G..  bi Nuray hanımla  konuş hemen CV sini Anet e faksla de ki seni böyle birşey yapıyoruz kimseye söylemiyorsun sessiz kalıyorsun de tamam mı” “N.G tamam Doğuş Üniversitesi rektörünün karısımıydı o” dediği, Murat A…’in; “Evet abi öğretim üyesinin karısı” dediği, 

Tape No: 7505, 11.03.2008 günü Saat:18.12 de Murat A… ile yaptığı görüşmede, Murat A…’in; “Söyliyim abi isimlerini” “N. G… cep telefonu da vereyim” “Bu kadın biliyorsun abi Doğuş Üniversitesi Öğretim Üyesiydi emekli oldu şimdi” “B. Ş…..” “31 yaşında kadın 3 tane dil sahibi çevirme görevi yapıyor şuanda” “Kendine ait iş yeri var çevirmenlik yapıyor” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “…bunlar bizim sözümüzden çıkmaz…sessiz kalacaklar” dediği, Murat A..’in; “Evet abi” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “CHP liler bunlar CHP üyesi mi biliyor musun” dediği, Murat A…’in; “İkisi de CHP li zaten abi” dediği,

Tape No: 7509, 14.03.2008 günü Saat:08.22 de Mehmet S….. ile yaptığı görüşmede, Mehmet S…..’in; “...canımı sıkan bi olay oldu…” “…bişey danışmam lazım sana…” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Yav hemen şeye gelelim Bebekte buluşalım mı?” dediği, Mehmet S…’in; “Olur geleyim hemen” dediği,

Tape No: 7510, 14.03.2008 günü saat 09:14’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, H. G…’yu aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın CHP İstanbul Milletvekili M. S…’in, kendisi hakkında basında çıkan iddialarla ilgili demeç vereceğinden bahsederek ve CHP Genel Başkanı Deniz BAYKAL’ı kastederek “Hem liderine bi liderlik dersi verecek hem şey yapacak yani bir... hukukun herkese lazım olacağı soruşturmanın bu aşamada böyle siyasi bir operasyona dönüşmesinin nelere mal olacağı konusunda falan bi açıklama yapacak şimdi sabah benle buluştu” dediği, Havva’nın M,S…’in ne zaman geleceğini sorduğu, Ahmet Tuncay’ın “Öğleden sonra onu bir ararsan,…,  Bİ KONUŞ ONDAN SONRA Bİ ONA YARDIMCI OL LAZIM OLACAK,…, KULLANACAĞIZ ARKADAŞI” dediği,

Tape No: 7521, 18.03.2008 günü saat 16:16’da M.K.K…’ın, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın “…Devrim  Komite Konsey Toplantısı yapıyoruz,…, Anlı şanlı partimiz geliyor” dediği, M.’ın “Hadi bakalım sakin olsunlar diyormuş şeyler,…, CHP liler,…, Değişik şeyler olucakmış Kurultay’da” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Yapma ya diceksin biz bu numaraları ne kadar çok gördük demi diceksin canım benim diceksin” dediği, devam eden görüşmede Kanaltürk’ün satılmasıyla ilgili görüştükleri,

Tape No: 7523, 18.03.2008 günü saat 17:33’de M. S..’ın, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Birbirlerine hal hatır sorduktan sonra M.S’ın “Koyduğun teşhislere katılırım burdan fazla bir şey çıkmaz,…, Ama onu bi ölçüde muhafaza etmek gerekir,…, Partileşme olsa dahi,…, O partileşme zaten böyle bir zaten partinin çıkışı da böyle toparlama içinde olacaktır onun için elde mekanizma bulunsun oda prematüre genişletilir falan filan,…, SENİN BU CHP HAREKETİNİN TARİHİ NE YAKLAŞIK OLARAK... HAZIRLANMASINDA BİR…” dediği, Ahmet Tuncay’ın araya girerek “Daha hiç bu konuda bir şey yapmadım hocam ÇÜNKÜ BEN BUNU BİRLİKTE YAPACAĞIMIZ DÜŞÜNCESİNDEN HAREKETLE BİŞEY YAPMAMIŞTIM ama ben onu olgunlaştırıp” dediği, M.’ın “Ama birlikte dediğiniz zaman bu bizim eski... kurulundan olmuyor,…, ...düzenlerler bakarız nasıl yapılır diye,…, Kimleri koyarız diye,…, Hem de uzun uzun konuşmamız gerekiyor,…, Sonrasını planlıyarak yapılması gerekir,…, Hareketli çıkarma hareketi ilk çıkarmayı yaptık diyelim ki başarısız oldu ONDAN SONRA HAVA HAREKATINA GEÇİCEZ YANİ ona benzer bişey” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Tamam hocam memnuniyetle hocam” dediği, devam eden görüşmede M.’ın 14 Mart 2008 tarihinde Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığınca AKP’nin kapatılması istemiyle açılan davayı kastederek “…bu mahkeme konusunda bana biraz erken gibi geliyor mahkeme,…, ÇOK NET TAVIR ALMALI,…, Şimdi ben yazıp çiziyorum yine bir kaç  gündür,…, ...olacağına  böyle olsun falan diyoruz şimdi” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Bence de hocam,…, Tamam hocam memnuniyetle,…, Tamam doğru düşünüyorsunuz hocam” dediği,

Tape No: 7524, 18.03.2008 günü saat 21:53’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, RTÜK Üyesi M. D…’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın illeri gezdiğini belirterek “Şimdi bi de 20 bin kişilik bir kadro kurdum,…, 400 bin hanede  tek tek  yüz ve yüz  görüşme yapacaklar ayda 7 kez” dediği, M.Din başarılar dilediği, Ahmet Tuncay’ın TGRT’nin FOX TV’ye satışı ile ilgili olarak Danıştay’ın RTÜK üyelerinin dava açmaya yetkili olduğu hakkındaki kararını kastederek “Sağ ol abi bende sizi kutluyorum ellerinize sağlık gereken dersi vermişsiniz Danıştay’da” dediği, M.’in “Verdik verdik abi daha vereceğiz daha başka derslerde vereceğiz şimdi dün onu size gönderdim” dediği, devam eden görüşmede Ahmet Tuncay’ın “BEN DE SİZİN BENDE SİZİN BU EMEKLERİNİZİ KARŞILIĞINI CHP Yİ İKTİDARA GETİREREK VERECEM ABİ” dediği,

Tape No: 7527, 19.03.2008 günü Saat:17.33 te Mesut ÖZCAN ile yaptığı görüşmede, Mesut ÖZCAN’ın; “Ben ayın 6 sında pazar günü ordayım nöbetimi ayarladım” “4 ünden itibaren geliyorum bide kongre zamanı ayın 17 si ve onların arkasındaki günlere de izin aldım” “Hazırım ben” “Dedin ya CHP’nin Kurultayı” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “27 sine ertelemişler oğlum” dediği, Mesut ÖZCAN’ın; “MÜHİM DEĞİL MÜHİM DEĞİL BİZ BİLEYLENELİM ÖNEMLİ OLAN O” dediği, 

Tape No: 7573, 05.04.2008 günü Saat:18.12 de Mehmet S… ile yaptığı görüşmede, Mehmet S….’in; “Yarın Eyüpe geliyorsun” “…Eyüpte senin toplantın yok mu Atatürkçü Düşünce Derneğinde konferans” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Benim mi yok hayır yok can benim öyle bi toplantım yok,…, Vallaha yok ben yokum karıştırdılar herhalde yokum yani bana hiç kimse öyle bişey söylemedi çünkü benim yarın Hiltonda toplantım var,…, Konferans var” dediği, Mehmet S…’in; “Özel görüşme Hilton’daki” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Özel şey yok yav noterler moterler falan” dediği, devam eden görüşmede Mehmet S…’in; “Öyle parti kurma marti kurma yok ha” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “…Önder amcayı kokutuyorum Önder amcayı Önder amcayı korkutuyorum” dediği, Mehmet S…’in; “... Yarın bu görüşmeni yap ta ondan sonra bişeye bakarız” dediği,

Tape No: 7604, 14.04.2008 günü Saat:16.40 ta X Şahıs ile yaptığı görüşmede, Siyasi içerikli yaptıkları görüşmenin devamında A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Yok hani sıfır sıfır el var sıfır ABİ BİZİM ARTIK OYUNUMUZ İKTİDAR OYUNU OLMAK ZORUNDA” “Onlar gitsinler Murat K….’a söylesinler Murat K….. falan filan o partiyi getirecek bizim bulunduğumuz yere teslim edecek” “…onlarla beni bi görüştür onlarla…biz bi oturup konuşalım abi” dediği, 

Tape No: 7608, 15.04.2008 günü Saat:17.13 te İlker GÜVEN’in, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı aramasıyla yapılan görüşmede; İlker’in “Şimdi bu Ali E… ikinci başkan var ya,…, Tamam onlan bi yüz yüze görüş bugün Ankara’dan gelmişler bir takım tepkiler mepkiler diyor hani sen yine aynı sistemimiz oluşacak ta” dediği, Ahmet Tuncay’ın anladığını belirttiği, İlker’in 26 Nisan 2008 tarihinde yapılan CHP Kurultay’ını kastederek ve şifreli bir şekilde “Yani yine devam ediyormuş gibi KURULTAYDAN SONRA DEDİĞİMİZ ŞEKİL OLACAK YANİ İLK DÜŞÜNDÜĞÜMÜZ GİBİ ANLADIN,…, He bi konuş herhangi bi değişiklik yok ama takdim te...değişiyor anladın” dediği, 

Tape No: 6528, 23.04.2008 saat:19.46’ da Birol BAŞARAN’ın Filiz ile yaptığı görüşmede; Filiz’ in “Birol kurultaya giriş kartı istiyor muyuz” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Kim istiyor mu” dediği, Filiz’ in “E sen ben girmek iste... girebilecek miyim” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Soran kim” dediği, Filiz’ in “Nur hanım soruyor” “Onun istihakı varmış, e bize iki tane ayıracak” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “ben zaten kurultay için özel kart bulduğunu zannetmiyorum herkez gircek diyorlar ama.. Baykalı mı destekliyormuş” dediği, Filiz’ in “Ya söylemedi tabi ya sormadım öyle bir şey ama Tolga Hocaya gülüyor yani, Tolga Hocadan hiçbir şey olmaz diye” “Ben yıllardır tanıyorum Tolga hocadan hiçbir şey çıkmaz Filizciğim diyor, valla bu gidişle Umut Oran ı destekleyeceğim, hiç kimsede ... ses çıkmayacak galiba” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Umut Oranda ne var ne gördün ...” “CHPLİ olmadığını bile geçen hafta öğrendik” dediği, Filiz’ in “CHPLİ olmadığını he öylemiymiş doğrumuymuş duyum” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “CHPLİ olduğunu bir hafta on gün önce öğrendik yani ondan bir şey olur mu, öyle her şapkadan çıkanın arkasına takılır mı” dediği, Filiz’ in “Tolga hocaya devam diyorsunuz” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Tabi canım ben tanıdığım bildiğim adam kaç yıldır örgütte çalışmış birikimi var bir yamuğu yok…” dediği,

Tape No:7626, 25.04.2008 günü saat 11:32 sıralarında MUSTAFA A…. ile Ahmet Tuncay ÖZKAN arasında yapılan telefon görüşmesinde Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın “İçerde pankart falan açmak yok tamam mı hiç bişey yok” dediği,  Mustafa A..’in  “Yok abi” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın  “Sadece şey” dediği Mustafa A…’in “Sadece normal normal... görünecez” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın “BAYKAL BAYKAL ÖZKAN’ı partiye getir” Mustafa A…’in “Tamam ağabeycim” AHMET Tuncay ÖZKAN’ın “BAYKAL ÖZKAN’ı partiye getir Tuncay ÖZKAN ayakta alkışlıyoruz”  Mustafa A…’in
 “Tamam abi” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın “Gelip öpüyoruz kucaklıyoruz” dediği, Mustafa A…’in “Onun ordan... yaptım abi” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın  “Hoş geldin hoş geldin hoş geldin hoş geldin Tuncay ÖZKAN hoş geldin tamam” Mustafa A…’in “Tamam abicim tamam ağabeycim” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın “Haydi öptüm” “Yani bizim sloganlardan atılmıyo kesinlikle hep CHP li tamam” dediği, 

Tape No:7664, 08.05.2008 günü saat:17.54’te A.Tuncay ÖZKAN’ın X şahıs ile yaptığı görüşmede; X şahsın “Abi şey için aramıştım ya ben bu CHP ile ilgili bi haber vardı da onu yapıp yapmayacağımızı soracaktım ben. Ya bu Gaziemir İlçesinde birbirlerine girmişler parmaklarını kesmişler birbirlerinin…şey belediye başkan adaylığı için ondan sonra hem şey ilçe başkanıyla şey aday birbirine girmiş baya polis molis falan filan girmiş içeriye ondan sonra adamın parmağı kopma noktasına gelmiş dikiş falan...üç saat ameliyat etmişler adamı ondan sonra onu yapalım mı diyecektim ben” dediği, Tuncay’ın “Yapma s.tir et. Yapma ne olacak be s..mişim onlar bizimle ilgili her şeyi yaparlar da biz onlarla ilgili yapmayalım gerçi yapmayıp beylerine şey olacak” dediği, X şahsın “Ne olacak ki yapmasak ne olacak ki dediğiniz gibi” dediği, Tuncay’ın “Doğru söylüyosun yap. Doğru söylüyosun yap anasını s.tıyım.” dediği,

Tape No: 7850, 03.06.2008 günü saat 21:40’da Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Evrim BAYKARA’yı aramasıyla yapılan görüşmede; Evrim’in Yaşar Nuri ÖZTÜRK’ü kastederek “Şimdi biz bu Yaşar Nuri biraz huysuzluk yapıyormuş,…, Yav işte birleşmiyecekler ne korkmaya başlamış bu bi o bir iki yerden duydum onu iki 13 dönüm yer buldum sana Urla’nın biraz ilerisinde denize bir kilometre uzakta,…, Arıyorum daha bir iki tane daha bulacam onlara bakacaz perşembe bide Deniz BAYKAL bu Önder S… ekibine şey diyormuş hani bu geç geldi ya liste,…, Yav kurultay şey parti meclisi listesi kurultayda,…, İşte Önder S… şey demiş eğer Tuncay ı alırsan kendine başka genel sekreter bul yani ben inanmıyorum da Önder S..’ın ekibine böyle bişey yayıyormuş” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Deniz BAYKAL mı yayıyormuş,…, Yani Tuncay’ı şey aldırtmadı Önder aldırtmadı,…, O da zaten aslanlar gibi genel sekreterini... ben onların bi anasını s..yim de görsün onlar…” dediği,

Tape No: 7713, 21.06.2008 günü Saat:01.00 da Evrim BAYKARA’nın, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Evrim’in “Abi bu Deniz BAYKAL ne kadar nefret ediyo senden” dediği, A. Tuncay’ın “Ne olmuş ne demiş gene ibne” dediği, Evrim’in “Herif şimdi mesaj attı CHP adına kutlama yapıyo,…, ...abi herif ilk defa tarihinde böyle bişey yapıyo yani herif bariz bileyleniyo ya” dediği, A. Tuncay’ın “Bu ADD lere şey yapıyolarmış bi operasyon yapıyolarmış” dediği, Evrim’in “Biliyorum şimdi gidiyoz işte toplandıydı çocuklar bizim” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Hadi hadi hadi CHP nin operasyonunu falan yerseniz s..erim belanızı ha” dediği, Evrim’in “Ya s..rim onları a..na k.yum gidiyom ben şimdi CHP lilerin hepsinin a..na k.ycam bi gidiyim oraya” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Önce bi Halil S..’i bi s.in” dediği,

Tape No: 6486, 26.05.2008 saat:08.39 da Ufuk Mehmet Büyükçelebi’nin Mehmet S… ile yaptığı görüşmede; Mehmet S..’in Urfa da olduğundan bahsettiği, Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin gazetede çıkan CHP mensubu Önder S.. hakkındaki gazetesinde yayınlanan bir haberi kastederek “Önder S..’a gene kaydım” “CHP nin başına bela oluyo on sene yaptığı pisliği temizliyemez dedim” “…aynen öyle onu ben yolluycam ordan yolluycam ona ben kafayı takmışım hocam… O Önder sabah okusun bu gün duasını yapsın” dediği,

 Tape No: 6510, 06.06.2008 saat:21.13 te Ufuk Mehmet Büyükçelebi’nin Mehmet S… ile görüştüğü, Mehmet Büyükçelebi’nin CHP mensubu Önder S… hakkında bir haber ile ilgili olarak “Önder S..’ı ordan kaldırıçam” dediği, Mehmet S..’in ise bu haberi bir dönem yayınlamaması hususunda muhatabından ricada bulunduğu anlaşılmıştır.

ADALET VE KALKINMA PARTİSİNE YÖNELİK YÜRÜTÜLEN FAALİYETLER

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden Ergenekon Terör Örgütünün 2002 yılı Genel Seçimlerinden sonra AKP’ye yönelik kapsamlı bir çalışma başlattığı, öncelikli olarak darbe planları çerçevesinde AKP’yi bölüp parçalamayı ve böylelikle hükümetten düşürmeyi hedefledikleri, yaptıkları çalışmalarla bunu tamamen başaramamış olsalar da bir kısım AKP’li Milletvekillerini koparmayı başardıkları, anlaşılmıştır. 

AKP’yi bölme ve parçalama hedeflerini tam olarak gerçekleştiremeyince bu kez AKP’nin kapatılması amacıyla “KAPATMA DAVASI”nı etkilemek için davanın görüldüğü Anayasa Mahkemesi ile ilgili çalışmalar yaptıkları, bu çerçevede Mahkeme üyelerine yönelik karalama ve yıpratma amaçlı faaliyet yürüttükleri ,

Bu faaliyetlerini yürütürken tüm AKP’li Milletvekilleri ile ilgili kapsamlı çalışmalar yaptıkları, Milletvekillerini dini, siyasi görüşlerine ve ırki kökenlerine göre ayrıştırarak kişisel verileri kaydettikleri, bazı AKP’li milletvekilleri ve Belediye Başkanlarını partiden koparmak için bire bir görüşmeler ve yönlendirmeler yaptıkları anlaşılmıştır. 

KAPATMA DAVASI devam ederken AKP’nin kapatılacağını göz önünde bulundurarak AKP’yi bölme ve parçalama faaliyetlerini sürdürdükleri, bu kapsamda bir kısım partilileri AKP’den kopararak yeni bir siyasi parti kurdurmayı hedefledikleri, bunların yanı sıra örgütün yönetici kadrosunun yönlendirmeleri ile birçok şüphelinin siyasi çalışmalara başladığı görülmüştür.

Ergenekon Terör Örgütünün AKP’ye yönelik gerçekleştirdiği faaliyetlerin daha iyi anlaşılabilmesi için konu ile ilgili elde edilen deliller aşağıya sarih olarak izah edilecektir.

Yapılan aramalarda Şüpheliler Ahmet Hurşit TOLON, Mehmet Şener ERUYGUR ve Hasan Atilla UĞUR’dan ele geçirilen dijital veriler yer alan Cumhuriyet Çalışma Grubu isimli slaytların olduğu tespit edilmiştir. Bu slaytlar incelendiğinde, şüpheli M.Şener ERUYGUR’un Jandarma Genel Komutanı olduğu dönemde komutanlık bünyesinde illegal olarak Cumhuriyet Çalışma Grubu adı altında bir oluşum kurduğu ve bu çalışma grubu kapsamında birçok legal ve illegal faaliyetler planladığı anlaşılmıştır.


Cumhuriyet Çalışma Grubunun geleceğe dönük perspektifleri başlığı altında; “Mahalli İdareler Genel Seçimleri” kapsamında yapılacak çalışmalar ve bu çerçevede, Mahalli İdareler Genel Seçimlerinde yurt genelinde AKP’nin, Doğu ve Güneydoğu Anadolu’da DEHAP’ın muhtemel başarılarını engellemek maksadıyla; Merkez sağda alternatif bir partinin güçlendirilmesi, AKP ve DEHAP’a karşı seçim ittifakı yapılması projeleri üzerinde çalışmalar planlandığı anlaşılmıştır.


Cumhuriyet Çalışma Grubunun devre raporlarına bakıldığında, bu planların uygulamaya konulduğu ve gerekli çalışmaların yapıldığı tespit edilmiştir. 01 Aralık 2003 tarihli devre raporuna incelendiğinde, “Mahalli Genel Seçimler öncesi ortamın şekillendirilmesi başlığı altında”, merkez sağda alternatif bir partinin yaratılamaması halinde AKP’nin seçimden fazlasıyla güçlenerek çıkacağı, ANAP liderinin merkez sağ partilere ve gizli olarak DYP’ne birleşme talebinde bulunduğu, Bu yönde alınan bilgilere rağmen, taraflardan birinin desteklenmemesi halinde birleşmenin gerçekleşmeyeceği” belirtilmiştir.


Ayrıca Partilerin son 10 yılda yapılan seçimlerde aldıkları sonuçların ayrıntıları ile incelendiği, DYP, ANAP ve MHP’nin parti yönetiminde görev alan kadroları ve İl Başkanı seviyesine kadar tespit edildiği,
Partide söz sahibi kişilerin biyografik istihbaratlarının yapıldığı görülmüştür.


Devam eden slaytlarda dönemin ANAP Genel Başkanı Ali Talip ÖZDEMİR ve ANAP’lı Nesrin NAS hakkında yapılan biyografik istihbarat çalışmalarından bahsedildiği, sonuç bölümünde ise ANAP ve DYP Genel Başkanlarının biyografik istihbaratlarına göre durumları değerlendirildiğinde, DYP Genel Başkanının daha güvenilir olduğu, bu nedenle M. AĞAR’ın desteklenmesi gerektiği, Mahalli Genel Seçimlerden önce DYP ve ANAP’ın DYP çatısı altında birleşmeleri, birleşme kısa vadede mümkün olmaz ise Mahalli Genel Seçime ittifak ile girilmesinin sağlanması gerektiği, ayrıca  kısa vadede, sayıları 55’i bulan DYP kökenli AKP milletvekillerinden mümkün olduğu kadar çoğunun Mahalli Genel Seçimden önce DYP’ye transfer edilmesi, bu sayede DYP’nin mecliste grup kurmasının sağlanması gerektiği belirtilmiştir.


Ayrıca “İstanbul’da Ali Müfit GÜRTUNA’nın DYP’ye angaje edilmesi, Ankara’da İ.Melih GÖKÇEK ile R.T. ERDOĞAN arasındaki güvensizlik ortamından istifade edilerek, İ.Melih. GÖKÇEK’in saf dışı edilmesi ve Turgut ALTINOK’un DYP’ye angaje edilmesi, Diğer illerde de aday şahsiyeti bazında benzer çalışmaların yapılması gerektiği,


R.T. ERDOĞAN ve hükumetinin laiklik ve dinsel temelli argümanlar yerine;  Kamu Yönetimi Yasa Tasarısının ulusal birliğimizi ve üniter yapımızı tehdit eden durumu,  Irak, Kıbrıs, Yunanistan ve Ermenistan politikalarındaki gayri milli yaklaşımlar,   Uzan grubuna yönelik tutumdaki sapmalar,  Etnik köken ayrımcılığı yapması ve gayri ahlaki tutum ve davranışları kullanılarak kamuoyunda küçük düşürülmesinin önem arz ettiği” hususları vurgulanmıştır.


19 Ocak 2004 tarihli devre raporunda “Cumhuriyet platformu çalışmaları başlığı altında; Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu başkanı Bülent B… ile yapılan görüşmeden bahsedildiği, bu görüşmede Bülent BE..’nın “Ülke gündemi ve iktidarın icraatlarını yakından takip ettiklerini, Problemin Siyasi Partiler Kanununun partileri lider diktatörlüğüne maruz bırakmasından ve Seçim Kanununun %45 oyu dışarıda bırakmasından kaynaklandığını, TSK’nin müdahalesi ile bu kanunların değiştirilip tekrar seçime gidilmesi ile bu partinin önünün kesilmenin mümkün olabileceğini,


İktidarın geliş sürecini; camiler, İmam Hatip Liseleri ve yeşil sermaye olarak tanımladığını, Ulusal Birlik hareketi ile yukarıda bir faaliyetin olduğu ancak tabana inemedikleri için çok yüzeysel kaldığı, Anadolu'ya açılmak gerektiği ve bunun için çalıştıkları, bu sayede geniş halk kitlelerine ulaşmayı hedeflediklerini, Halkın eğitimsizlikten ve bu tür oluşumlara ihtiyatla yaklaşmasından dolayı yapılan çalışmalara uzak durduğu, halkın eğitilmesi gerektiğini, CHP’nin iyi muhalefet yapamadığı, CHP’ye güveninin sarsıldığını,


AKP’nin son derece iyi örgütlenmiş bir parti olduğu, bunlarla mücadele etmek için aynı tarzda STK’ larının öncülüğünde iyi örgütlenilmesi gerektiğini” söylediği belirtilmiştir.


2003 tarihli devre raporunda, “Seçim öncesi TBMM’nin şekillendirilmesi” başlığı altında; Mahalli Genel Seçimlere kadar merkez sağda alternatif bir partinin yaratılamaması halinde AKP’nin seçimden güçlenerek çıkacağı, mevcut tehdidin daha da büyüyeceği, DYP ve ANAP arasında gayri resmi birleşme taleplerinin olduğu, ancak taraflardan birinin desteklenmemesi halinde birleşmenin gerçekleşemeyeceği, şeklinde değerlendirmeler yapılmıştır.


Ayrıca AKP’nin kopmalarla parçalanması gerektiği, AKP bünyesinde daha önceden başka siyasi partiler içerisinde yer almış birçok milletvekilin bulunduğu, bu milletvekillerinin bir kısmının AKP yönetiminden ve mevcut durumdan rahatsız olduğu, bir kısmının da kriz durumunda partiden kopabileceği, bu amaca yönelik krizin suni bir gerilimle kontrollü bir şekilde tırmandırılabileceği ,


Bu krizin; TSK öncülüğünde AKP’nin tabanını da rahatsız eden uygulamalarından istifade edilerek yaratılabileceği ifade edilmiştir. Gerilim konusu yapılacak argümanların ise, laiklik ve dinsel temelli argümanlar yerine; Kamu Yönetimi Yasa Tasarısı, Irak, Kıbrıs, Yunanistan ve Ermenistan politikalarındaki gayri milli yaklaşımlar ve Uzan grubuna yönelik tutumdaki sapmaların kullanılmasının daha etkili olacağı belirtilmiştir.

Dönemin Hava Kuvvetleri komutanı İbrahim FIRTINA Cumhuriyet Çalışma Grubunun faaliyetleri ile ilgili yaptığı değerlendirmede diğer konuların yanı sıra; “Hedef şahısların biyografik istihbaratı kapsamında, bu şahısların hassas taraflarının tespit edilmesi ve başkaları tarafından kullanılan şantaj unsurlarının da elde edilmesi, gerektiğinde bu şahıslara karşı kullanılmak üzere arşivlenmesi”, “AKP ve bu partinin Belediye Başkanı adayları hakkında elde edilecek bilgilerin seçimden ne kadar önce basına sızdırılmasının uygun olacağı konusunda uzman görüşü alınması” şeklinde görüşler belirttiği anlaşılmıştır.

Soruşturma kapsamında ele geçirilen diğer delillerden Cumhuriyet Çalışma Grubunun planladığı faaliyetlerin aynen gerçekleştiği, bu kapsamda bazı şüphelilerin zaman zaman toplantılar yaparak kararlar aldığı, ayrıca AKP ve AKP’li Milletvekilleri ve Belediye Başkanları ile ilgili istihbari çalışmalar yaparak kişisel verileri hukuka aykırı bir şekilde kaydettikleri, bunların yanı sıra dini siyasi görüşlerine ve ırki kökenlerine göre ayrıştırarak fişleme yaptıkları, diğer taraftan elde ettikleri bir takım bilgileri şantaj ve yıpratma amaçlı kullanmayı planladıkları belirlenmiştir.

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital verilerde, Şüpheliler Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR’un Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat dairesinde görevli oldukları dönemde, ayrı ayrı ve değişik tarihlerde şüpheliler İsmail YILDIZ, Tuncay ÖZKAN ve Mustafa BALBAY’la yaptıkları toplantılarda, AKP’nin bölünmesi ve parçalanması için planlar yaptıkları, bu toplantılarda konuşulanları kaydettikleri, ayrıca bazı görüşmelerdeki ses dosyalarını da sakladıkları tespit edilmiştir. 

Ayrıca bu toplantılarda alınan kararlar gereği, AKP’yi içerden bölmek için bazı AKP’li Milletvekilleri ve Belediye Başkanları ile de görüşmeler yaptıkları, bu görüşmeleri de kaydedip , bazı ses dosyalarını sakladıkları tespit belirlenmiştir.

 Bu verilere bakıldığında;

5 Kasım 2003 tarihinde Kıvanç DEĞİRMENCİ kod adlı İsmail YILDIZ ile Levent ERSÖZ arasında yapılan görüşme metni çözümünde özetle; AKP’nin bölünmesi ile ilgili konuşmalar yaptıkları, görüşme içerisinde İsmail YILDIZ’ın AKP’nin bölünüp parçalanmasının çok kolay olduğunu söylediği, bu çerçevede “hadiseden milletvekillerinin hepsi bu şekilde tesir edecek hale geldiler. Orada 219 tane milletvekili AKP’den kopacak durumda, bu sayı 250 ye çıkabilir.” dediği,   

Görüşmenin devamında bu durumu Mehmet AĞAR’a anlattığını ve AKP içerisinde sadece 55 tane DYP kökenli milletvekili olduğunu, 40 milletvekilinin MHP kökenli olduğunu, 60 milletvekilinin ise ANAP geçmişi olduğunu söylediğini, fakat bunun için gerginliğin tırmandırılması gerektiğini ifade ettiği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün “gerilimi kim tırmandıracak, nasıl tırmandıracak” dediği, İsmail YILDIZ’ın da “gerilimi de bir şekilde TSK tırmandırabilir. Stratejik olarak ama dini noktalar üzerine değil de milli noktalar, idari yapı yada hukuk konularında sıkıştırabilir” “gerilimi orada tırmandırırsa, Ağar ılımlı mesajları vermeye devam ederse, hatta biraz daha yoğunlaştırırsa bunu, AKP nin milletvekillerinin DYP ye geçmesi için meşru bir zemin oluşur” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “yani korkup kaçan mı olur” dediği, İsmail YILDIZ’ın “hem korkup kaçan olur, hem de DYP böyle bir durumda en iyi adres galiba” dediği, 

Bilahare; İsmail YILDIZ’ın Ali Müfit GÜRTUNA’nın AKP’den kopartılması gerektiğini öne sürerek “Ali Müfit Beyi mutlaka koparmamız lazım. Ali Müfit Bey, gelecekte Türkiye’deki Tayyip Beyin pozisyonunu doldurabilecek siyasi olarak görülüyor” dediği, 

Daha sonra; Mehmet AĞAR’ı ne şekilde yönlendirdiğini anlattığı, bu çerçevede Mehmet AĞAR’a, Türkiye’deki işsizlik sorununu çözeceğini ve ekonomi ile ilgili vatandaşı ikna edebilecek söylemlerde bulunmasını tavsiye ettiğini, bundan sonraki süreçte de Meclise yöneleceklerini söylerken “Meclis içerisinde bazı milletvekillerinin hiç değilse milli ve dini duygularıyla bir şekilde oynayalım, oradan bir grubu DYP ye angaje etmeye başlayalım” dediğini, 

Görüşmenin sonlarına doğru İsmail YILDIZ’ın yerel seçimlerde AKP nin ciddi anlamda oy almasının engellenmesinin gerektiğini söylediği anlaşılmıştır.

22 KASIM 2003 tarihinde Kıvanç DEĞİRMENCİ kod adlı İsmail YILDIZ ile LEVENT ERSÖZ arasında yapılan görüşme metni çözümünde özetle; Başlangıçta İsmail YILDIZ’ın DYP ile ilgili yoğun çalışmalarının olduğunu, DYP nin kamp faaliyetlerini yaptıklarını, burada karşıt grupları bir araya getirmeyi düşündüklerini, toplantının 10 Aralıkta Hilton otelinde yapılacağını söylediği, Levent ERSÖZ’ün de söz konusu toplantıya katılacak isim verebileceğini söylediği, görüşmenin devamında, İstanbul’da meydana gelen HSBC Bankası ve İngiliz Konsolosluğundaki patlama olaylarıyla ilgili konuştukları, bu konu ile ilgili konuşurken Levent ERSÖZ’ün daha önceden aralarında konuştukları AKP ile ilgili bir şeyi kastederek “alabildiniz mi onları” diye sorduğu, İsmail YILDIZ’ın da “alamadık paşam, zannediyorum bu akşam operasyonu bitireceğiz, tam beş gündür uğraşıyoruz paşam” “patlama bizim işimize yaradı. Şimdi bir ekiple sürekli onu gözlüyoruz. Aslında aldığımız anda birçok şey kökünden değişebilecek. Çok fazla deşifre olmadan götürmeye çalışıyoruz” dediği, 

Görüşmenin devamında, AKP nin dağıtılması ve hükümetten düşürülmesi ile ilgili konuşurken İsmail YILDIZ’ın “AKP yi tehdit edebilecek tek güç şu anda silahlı kuvvetler paşam. Başka bir şey yok” dediği ve devamında AKP nin dağıtılması için Mehmet AĞAR ve Cem UZAN ile ilgili yaptıkları planları konuştukları,

Bu çerçevede İsmail YILDIZ’ın Mehmet AĞAR’ı ne şekilde yönlendirdiğini anlattığını, fakat Mehmet AĞAR’ın bunu değerlendiremediğini söylediği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün “Ağar’a aslında anlaması gereken bir mesaj gönderdik. Onu algılaması lazım. Yani Şırnak Milletvekili ile ona mesaj gönderdik. Onu anlaması lazım.” dediği, İsmail YILDIZ’ın da Mehmet AĞAR’la tesadüfen gerçekleşmiş gibi bir görüşme yapılıp yapılamayacağını sorduğu, Levent ERSÖZ’ün de “tesadüfe gerek yok, davet edelim Mehmet AĞAR’ı, gelsin görüşelim, konuşalım” “ama öncelikle parti içerisinde birkaç milletvekili transfer etmesi gerektiğini düşünüyorum” dediği, İsmail YILDIZ’ın da “beş tane milletvekili paşam, beşi geçecek, iki tane Isparta milletvekili, iki tane Muğla milletvekili, bir tane İstanbul milletvekili, benim temas halinde olduğum 15 tane milletvekili var. İlk aşamada beş transfer gerçekleştirebilecek durumdayız, ondan sonra parça parça diğerleri. Şimdi bir çalışma yapıyoruz. Kim ne karşılığı AKP den ayrılabilir diye. Önemli ölçüde tamamlanmak üzere” dediği,

Görüşmenin devamında, İsmail YILDIZ’ın “uzun lafın kısası paşam, Ağar’ı ikna edeceğiz paşam, orada bir tereddütümüz yok. Zannediyorum kısa zamanda, aralık sonuna kadar da önemli sayıda milletvekiline ulaşabilecek durumdayız.” dediği,  

Konuşmanın ilerleyen bölümlerinde, DYP ve Mehmet AĞAR olmadığı takdirde AKP nin alternatifinin Genç Parti ve Cem UZAN olabileceğini konuştukları, bu çerçevede İsmail YILDIZ’ın “AKP nin alternatifinin Genç Parti olabileceğini söylüyoruz paşam. Çünkü para var. Hükümeti yıkma girişimi var.” “…neticede Genç Parti önümüzdeki günlerde böyle bir çıkış yapabilir. Cem UZAN paranın, kesenin ağzını açabilir. Milletvekili transferi yapabilir. Ama nereye kadar yapabilir? İktidara gelebilir mi? Ben o kadar olacağını düşünmüyorum da, AKP yi, hükümeti zayıflatıcı bir faktör olarak kullanılabileceğini düşünüyorum” “...burada Cem kullanılabilir paşam rahatça hükümetin düşürülmesinde. Cem çok rahat kullanma makamı haline gelebilir.” dediği, 

Daha sonra, Mehmet AĞAR ve Cem UZAN hakkında bir değerlendirme yaptıkları, bu çerçevede İsmail YILDIZ’ın “sonuçta her ikisi de kontrolsüz güç paşam. Kesinlikle, çünkü Cem’in böyle endişeleri olmaz zaten, Cem parasına bakar, keyfine bakar, Cem’in en ufak bir milli düşüncesi yoktur, babasının belki olabilir. Ama dolar bütün milli düşünceleri yumuşatabiliyor…. Burada gariban yine Ağar paşam, yani Genç Partiden de bir şey çıkarmamız mümkün değil” dediği, ayrıca görüşme içerisinde, İsmail YILDIZ’ın Genç Partinin arkasında muhtemelen İngiliz İstihbarat Servisi MI 6 olduğunu söylediği, 

 İsmail YILDIZ’ın sonucun kısa zamanda alınabileceğini söyleyerek “burada ilk adım, partiyi dağıtacak ortam, arkasından dağıtmak, sonucu almak ve Mehmet AĞAR’ı yada “X” i hadisenin başına geçirmek olabilir paşam” dediği, 

 İsmail YILDIZ’ın konuyu Mehmet AĞAR’a anlattıklarını ve yavaş yavaş ısındırdıklarını, fakat Mehmet AĞAR’ın bazı korku ve çekincelerinin olduğunu söylediği, ayrıca AKP den koparabilecek milletvekilleri ile ilgili çalışmalar yaptığını söylediği, bu çerçevede “bakın şu milletvekilleri, şunlar vaat edildiğinde partiden kopabilir. Seçim süreci yaklaştı, bunların hepsinin dosyası var aşağı yukarı. Örnek veriyorum, Miraç …….., Malatyalı, ne yapıyor? Erkan MUMCU’nun kasası, onun kirli işlerini yapıyor, seçimden önce bunu deşifre ederiz, adama dersinki sen artık epey kirlenmişsin, bunun dışında kal. Yani siyasette yapılmayan şeyler değil bu.” Dediği ve bu konuları Mehmet AĞAR’a anlattığını, Mehmet AĞAR’ın da yavaş yavaş aklına yattığını söylediği, devamında “aklına yatıyor yavaş yavaş, geçen gün bir iki milletvekili ile ilgili background verdim. Mesela Kırıkkale milletvekili Murat, Milli Görüşçü, AKP den, akrabaları DYP de, Kürt kökenli, akrabaları kürt kökenli ama DYP deler. Birkaç örnek verdim, bu adama milletvekilliği garanti versen AKP den bugün istifa eder. “garantiyi verirsek ne olacak” diyor, biz bunu aday yapmak zorundayız. Zorunda değilsin dedim.” dediği, 

Görüşmenin devamında, İsmail YILDIZ’ın AKP nin dağıtılması için yeterince malzeme olduğunu ve istendiği takdirde çok kısa bir sürede dağıtabileceklerini söylediği, bu çerçevede “AKP yi hükümetten indirmek, toplam bizim 15 günümüzü alır paşam en fazla” “15 günde rahat indirilebilir, çünkü gerçekten malzeme var…, tedbirli bir plan yapılabilir, aşamalı bir plan. O aşamalı plan dahilinde önce yıpratıp sonra iyice dağıtmak” “…ben şunu söylüyorum, AKP yi dağıtmak için çok fazla bir şeye gerek yok paşam, rahatça dağıtılabilir bir parti AKP. Yeter ki Ağar siyasi hırsını biraz ilerletmiş olsun. Biraz hırslansa dediğim gibi AKP yi dağıtmak en fazla 15 günümüzü alır normal şartlar altında” dediği, 

Görüşmenin içerisinde, İsmail YILDIZ’ın AKP nin dağıtılması için medyanın öneminden bahsettiği, bu konuda medyanın verimli bir şekilde kullanılabilmesi için Cem UZAN’dan faydalanılabileceği, Cem UZAN’ın gerekli finansmanı sağlayabileceğini söylediği, ayrıca hükümetin aleyhinde yayın yaptırmak için araştırma yaptığını, birkaç kişiye sorduğunu ve mesela Karamehmet grubunun ilk yayın yapacak gruplardan biri olabileceğini anladığını, Levent ERSÖZ’ün de “peki Doğan da buna yanaşacak mı” dediğini, İsmail YILDIZ’ın “paşam  o da  zor durumda bir çok açıdan. Yani kendisinin Alman istihbaratıyla olan ilişkisinin yavaş yavaş deşifre edildiğini düşünüyor, yani zorlandığını düşünüyor. Kendisini ciddi anlamda şantaja tabi tuttuklarını düşünüyorum, Almanların ve içeride bazı grupların. yine dışardan bazı grupların. Her an ilişkisinin deşifre edilebileceğinin korkusu var Aydın DOĞAN’ın” dediği,  

Görüşme sırasında ayrıca Can ATAKLI hakkında konuştukları, İsmail YILDIZ’ın Can ATAKLI için “ağzı gevşektir, sır tutmaz” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “Hayrullah onu kullanıyor zaten” dediği, İsmail YILDIZ’ın da “paşam biz kullanıyoruz. Fakat Cem Hayrullah’a soğuk. Tanımıyor Hayrullah’ı, birde Sabah grubundan geldi Hayrullah” dediği, 

Ayrıca Anap’lı Ali Talip ÖZDEMİR ve Nesrin ……. hakkında konuştukları, İsmail YILDIZ’ın Nesrin …….’ın CİA ajanı olduğunu ve gayri milli bir insan olduğunu söylediği,

Görüşmenin sonlarına doğru Levent ERSÖZ’ün konuştukları konularla ilgili bazı bilgi ve belgeler istediği ve ayrıca “bizimle olan ilişkin deşifre olmasın” dediği, İsmail YILDIZ’ın da istenilen belgeleri en kısa sürede getireceğini, diğer konularda da çok ketum olacağını söylediği anlaşılmıştır. 

21 Ocak 2004 tarihinde Levent ERSÖZ, Hasan Atilla UĞUR, İsmail YILDIZ, Hayrullah Mahmut ÖZGÜR ve Cem UZAN arasında yapılan görüşme çözümü özetinde; Öncelikli olarak o dönemde Uzan grubuna yönelik yapılan mali operasyonlar sonucu Uzan Grubunun yaşadığı sıkıntıları konuştukları, bu çerçevede Levent ERSÖZ’ün Uzun Grubunun mevcut hükümet tarafından mağdur edildiğini öne sürerek Uzun Grubuna adli olarak ta gerekli desteği vereceklerini söylediği, bu çerçevede Levent ERSÖZ’ün “Bu olayı sürdürmek gerektiğini, zaten düşüncemiz olarak ortaya koyduk. Konunun yansımasını dün akşam biz, özellikle yüksek yargıdan bir kanal vasıtası ile ulaştırdık bu vatandaşlara” dediği, 

Görüşmenin devamında Levent ERSÖZ’ün Uzun Grubunun yaşadığı mağduriyetler ile ilgili tepkilerini dile getirmeye devam etmeleri gerektiği, bu tepkileri basın yayın organlarıyla sürdürmeleri gerektiğini söylediği, bu söylemler üzerine Cem UZAN’ın kendi üzerine düşen her şeyi yaptığını ve Başbakan’ı kastederek “ya o beni indirecek ya ben onu” dediği, 

Levent ERSÖZ’ün Cem UZAN’a televizyon programlarında yada medya karşısında yaptığı konuşmalarla ilgili taktik ve yöntemler verdiği, bu çerçevede “bundan sonra çelik gibi bir sinire sahip olmanız lazım, bundan sonraki olaylar içerisinde de son derece sakin olmamız lazım. Eğer böyle olursanız, bunları istediğiniz tarzda tahrik edersiniz, istediğiniz mesajları verebilirsiniz” “bir de tabi bu operasyonu yürütürken bazı tabirlerden kesinlikle kaçınmak gerektiğini düşünüyorum” diyerek kullanılan kelimelere çok dikkat edilmesi gerektiğini söylediği, 

Levent ERSÖZ’ün “bu genel seçimlerden sonra niye bir transfer konusu yapıp ta bir grup oluşturmadınız mecliste” dediği, Cem UZAN’ında “mümkün olmadı ki” dediği, Levent ERSÖZ’ünde “yani darbeler gelinceye kadar olan dönemde böyle bir milletvekili transfer edipte, Türkiye Cumhuriyetinin yüz karası bir hadise belki ama” dediği, Cem UZAN’ın da Hakkari’den bağımsız milletvekili seçilen birisinin böyle bir iş için bir buçuk milyon dolar para istediğini, parayı sokaktan toplamadığını, bu tür şeyler yapmasının kendisine bir fayda sağlamayacağını, fakat mecliste grup kurmanın başka bir olay olduğunu, bununda çok zor olduğunu, bir yığın servet harcayarak 15 kişi alsa yine grup kuramayacağını söylediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde İsmail YILDIZ’ın yaptığı çalışmalar ve AKP’nin Hükümetten indirilmesi için yapılabilecek faaliyetler hakkında bilgiler verdiği, bu çerçevede “belirli operasyonlar yapılırsa AKP’nin oyu aşağıda kalır, ama normal şartlar altında bu seçim cereyan ederse dediğiniz gerçekleşmez tekrar Uzan’larla uğraşmaya başlarlar dediği, devamında yaptığı araştırmalar sonucu partilerin yerel seçimlerde alabilecekleri oy oranları hakkında bilgi verdikten sonra “yani neticede burada çok kapsamlı bir operasyon yapmak, çok kapsamlı bir senaryoyu hiçbir nokta ihmal etmeden oluşturmak ve oylamak gerekir diye düşünüyorum” dediği,

Konuşmanın devamında İsmail YILDIZ’ın “Cem UZAN öyle bir şey yapmalı ki hükümet feleğini şaşırmalı. Ne yapabilir? Bir; mecliste bir siyasi partiyi tehdit unsuru haline getirebilir….., ikincisi; 368 milletvekili var zaten AKP’nin. Ben bu 368 milletvekilinin 368’i ile de ilgili dosya hazırladım. Ve sorduğumuz soru; AKP’den koparmasınız? Niçin koparsınız? Neden koparsınız? Ne zaman koparsınız? Hangi şartlar altında koparsınız? Ve ne istersiniz? Cevap;280 milletvekili AKP’den tabi ki kopabilirim diyor, bunlar devletle çatışmaya devam ederse, bunlar Türkiye’yi iyi idare edemezse ve ekonomik kriz çıkarsa, Güneydoğu ile ilgili baskılar artarsa, Kıbrıs’la ilgili taahhütleri artarsa bu zafiyetlerde kopabiliriz diyor. Yada bir siyası alternatif üretilirse. Bakın bu çok önemli, biz AKP’den kopabiliriz diyor” dediği, bu noktada Levent ERSÖZ söze girerek “ZATEN ONU YARATMAĞA ÇALIŞIYORUZ” dediği, devamında İsmail YILDIZ’ın “öncelikle AKP’yi iktidardan uzaklaştırmak hedefleniyor ise bir başka partinin %20-25 oranında alacağı oy AKP’de ki az önce Cem beyin işaret ettiği soru işaretini uyandırabilir milletvekillerinin kafasında. Milletvekillerini tahrik edebilir ve parti değiştirme sürecine gelebilir rahatça” dediği,

Daha sonra AKP’yi devirmek için neler yapılabileceği hususunun konuşulmaya devam edildiği, bu çerçeveden konuşmaya katılan kişilerin neler yapılabileceği sorduğu, bunun üzerine İsmail YILDIZ’ın “Şu yapılabilir bana göre, AKP’yi belinden veya beyninden vurmak gerekiyor ki sersemlesin. Kamuoyu nezdinde ki desteğini azaltabilmek gerekiyor. Bunu AKP’nin oturmuş olduğu ideolojik tabana yönelik bir taarruzla yapabilirsiniz. Bu ne olabilir?” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “Bakın açıkçası diyor ki; AKPnin gayri milli olduğunu vurgula. Yani ortaya koy, belge ile ortaya koy. Deki Tayip efendi nedir etnik kökeni? Şudur. Efendime söyleyeyim nedir? Bunların yolsuzluğu şudur. Bu gibi somut işleri ortaya atıyorsun değil mi” dediği, İsmail YILDIZ’ında “Olabilir, evet yollardan birisi bu” “ikincisi gayri İslami oldukları ortaya konulabilir……, üçüncüsü yine diyoruz ki az önce siz söylediniz, her an ekonomik kriz gelebilir. Bizim yaptığımız çalışmalar da var. Halk şu anda krizi gizli olarak yaşıyor…… böyle bir propaganda yürütülmeli ki burada bunu halk açıkça görebilmeli, günlük yaşantısın da bunu algılayabilmeli….. yine alışılmış bir siyası mücadele ile buradan çıkmak mümkün değil, AKP’yi vurmamız lazım. Öncelikle Tayip beyi vurmamız lazım. Kendisi ile ilgili ne varsa ortaya koyup, Tayip beyi toplumun nezdin de bir defa kesin olarak siyaseti hür olmaktan çıkarmamız gerekiyor” dediği, devamında Cem UZAN’ın gerekirse geri çekilip başka bir partinin mecliste siyasi alternatif olarak yükselmesini sağlaması gerektiğini söylediği, bunun üzerine Cem UZAN’ın “ben bu lafı söyleyeceksiniz diye bekliyordum. Cem UZAN çekil seçimlere girme…..” dediği, İsmail YILDIZ’ın böyle bir şey demediğini fakat Cem UZAN’ın çok farklı bir propaganda ve kampanya yürütmesi gerektiğini söylediğini, bu noktada Levent ERSÖZ’ün söze girerek “şimdi İsmail Beyin daha önce yaptığı çalışmalar var, onu anlatmaya çalışıyor. Bu yapmış olduğu çalışmalardan bir tanesi, bu AKP’yi nasıl bölelim. Ciddi anlamda yaptığı çalışmalar var. Ondan yola çıkarak bir takım şeyler anlatmaya çalışıyor” dediği, bunun üzerine Cem UZAN’ın “368’lik bir grubu hayallerle parçalayamazsınız. Parayla da parçalayamazsınız. 10 kişi alsanız ne olacak, öbür 350 devam eder” dediği,

Görüşmenin devamında Levent ERSÖZ’ün “şimdi geçende konuştuk, elinizde ki silahları kaybetmeden, grubu riske etmeden,  onu kaybetmeden, en yakın zamanda onları darbeleyecek tarzda, ha bu darbelemek İsmail Beyin söylemiş olduğu ve yabana atılmayacak konular var. Yani bu adamın gayri milli, İslami konusu, yolsuzluklar konusu, bütün bunları elinizde ki silahlarla ve seçim meydanında çok açık ve net vurarak yaparsınız” dediği, Cem UZAN’ın da “bu konu da en ufak bir endişeniz olmasın. Burada bu adama vurabilecek hangi malzeme bizim elimize ulaşırsa bütün çıplaklığıyla paldır küldür yayınlanacak” dediği, 

Bilahare İsmail YILDIZ’ın yine yerel seçim sonuçları ile ilgili değerlendirmeler yaptığı ve bu değerlendirmelerde AKP’nin %54 oranında oy alabileceğini söylemesi üzerine Cem UZAN’ın “paşam, paletleri bir çalıştırsanız aslında” dediği ve bir süre sonra Levent ERSÖZ’ün “şimdi kendinize iyi bakın, kılıcınız keskin olsun, öyle diyorum bizim açımızdan, bizimle ilgili konuştuğumuz konulardan hiç şüphe yok onu açık ve net ifade edeyim, özellikle Hayrullah’ın bu konuyu açıklaması son derece yararlı oldu, sizinle bu konuyu da görüşmek açısından da. Biraz evvel söylediğimiz konuda da daha önce konuştuğumuz gibi yükselen trend içerisinde biz ne varsa ve ne gerekiyorsa yaparız. Ama önemli olan grubun, buranın ve sizin ayakta kalmanız, bu zaten Ülkenin ayakta kalması demektir” dediği ve Cem UZAN’la görüşmeye son verip, Cem UZAN’ı yolcu ettikleri, daha sonra Levent ERSÖZ, Hasan Atilla UĞUR ve İsmail YILDIZ’ın konuşmaya devam ettikleri, 

Bu konuşmada Cem UZAN ile yapılan konuşmayı değerlendirdikleri İsmail YILDIZ’ın yaptığı konuşmada Cem UZAN’ın AKP ile anlaştığını düşündüğünü, bu nedenle yeterince muhalefet yapmayacağını öne sürdüğü, Cem UZAN’ın yaptığı davranışların AKP’nin oyunu artırıcı etkilerin yapacağını söylediği, bu nedenle yerel seçimlerde iyi hazırlık yapılması gerektiğini, vatandaşın daha önce yaşadığı mağduriyetlerden dolayı Ankara’da Melik GÖKÇEK’i desteklediğini, sol kazanacağına Melih GÖKÇEK kazansın dediğini, İstanbul’da ki vatandaşların Nurettin SÖZEN dönemi bildiklerinden sol kazanacağına sağcı parti kazansın dediğini söylediği, bu çerçevede “Burada yapmaları gereken tek şey var herkesin, Melik GÖKÇEK’in defterine açacak herkes, diyecek ki arkadaş sen bu kadar hizmet yaptım diyorsun, ama bak bu kadar borca sokmuşsun… sen devleti soymuşsun arkadaş, git içerde biraz yat bunun hesabını ver demek” dediği ve yaklaşımlarını benzer şekilde anlatmaya devam ettiği,

Görüşmenin sonunda Levent ERSÖZ’ün “neyse sen bunları bir rapor olarak yaz” dediği anlaşılmıştır.

Bu görüşme çözümlerine bakıldığında 22 Kasım 2003 tarihli görüşmede, İsmail YILDIZ’ın AKP ile ilgili yaptığı çalışmadan bahsederek “Şimdi bir çalışma yapıyoruz. Kim ne karşılığı AKP den ayrılabilir diye” dediği görülmüştür. 21 Ocak 2004 tarihinde yaptığı görüşmede de bir önceki görüşmede yaptığını söylediği çalışmanın sonuçları ile ilgili bilgi verdiği ve bu kapsamda, İsmail YILDIZ’ın “368 milletvekili var zaten AKP’nin. Ben bu 368 milletvekilinin 368’i ile de ilgili dosya hazırladım. Ve sorduğumuz soru; AKP’den koparmasınız? Niçin koparsınız? Neden koparsınız? Ne zaman koparsınız? Hangi şartlar altında koparsınız? Ve ne istersiniz? Cevap;280 milletvekili AKP’den tabi ki kopabilirim diyor, bunlar devletle çatışmaya devam ederse, bunlar Türkiye’yi iyi idare edemezse ve ekonomik kriz çıkarsa, Günedoğu ile ilgili baskılar artarsa, Kıbrıs’la ilgili taahhütleri artarsa bu zafiyetlerde kopabiliriz diyor. Yada bir siyası alternatif üretilirse. Bakın bu çok önemli, biz AKP’den kopabiliriz diyor” dediği görülmüştür.

Diğer taraftan Şüpheli İsmail YILDIZ’dan ele geçirilen (84) numaralı bilgisayarda,  diğer verilerin yanı sıra “Milletvekilleri aciklamali1” isimli Word dosyasında; (368) AKP Milletvekilinin isimlerinin yer aldığı, çizelge halinde hazırlanmış yazıda, her milletvekilinin özgeçmişi ve haklarında notlar bulunduğu, kişilere ait Notlar bölümünde “MIT, İran, CIA, Mossad, Almanya, AKP yönetiminin güvendiği isimlerden, Konjonktürel davranabilir, İlişkilerinde pargmatist, AKP DEN KOPABİLİR, AKP DEN KOPMAZ” gibi, kişinin yapısı, davranışları, ideolojisi ve etnik durumuyla ilgili bilgilerin yazıldığı, bu şekilde ayrı ayrı fişlemelerin yapılarak çok kapsamlı bir rapor hazırlandığı görülmüştür.

Dolayısıyla şüpheli İsmail YILDIZ’ın görüşmelerde bahsettiği AKP milletvekilleri ile ilgili çalışmaları gerçekten yaptığı ve çalışma sonuçları ile ilgili bağlı bulunduğu örgüt yöneticilerine rapor verdiği anlaşılmaktadır.

Ayrıca Cem UZAN’la yapılan görüşmeden de anlaşıldığı üzere, Ergenekon Terör Örgütü AKP’yi bölmek için muhalifi olan kişilerlede görüşüp bu kişileri kullanmayı ve AKP’ye karşı kışkırtmayı planladıkları anlaşılmaktadır. Hatta görüşmeler içersinde şüpheli İsmail YILDIZ’ın “Cem çok rahat kullanma makamı haline gelebilir” diyerek bu durumu açıkça ifade ettiği görülmektedir.

16 Aralık 2003 tarihinde şüpheli Levent ERSÖZ ile Ahmet Tuncay ÖZKAN arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Levent ERSÖZ’ün “Kaleler birer birer düşüyor zaten” dediği, Tuncay ÖZKAN’ın da “çok düştü, mevzide kalmadı. Sıkıntı büyüyor” dediği, görüşmenin devamında Tuncay ÖZKAN’ın, Show TV televizyonundaki işinden çıkartılması ile ilgili patronu Mehmet Emin KARAMEHMET hakkındaki şikayetlerini dile getirdiği, yeniden işe alınması için Mehmet Emin KARAMEHMET’e baskı yapılmasının faydalı olacağını, kendisinin yeniden Show TV televizyonuna geri dönmesinin çok önemli olduğunu söylediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde; Ali Müfit GÜRTUNA ve bu kişiye ait televizyon kanalı hakkında konuşmaya başladıkları, Tuncay ÖZKAN’ın Ali Müfit GÜRTUNA’nın öneminden bahsettiği ve bu kişiye ait televizyonu yerel seçimler öncesinde almak istediğini söylediği, bu çerçevede Tuncay ÖZKAN’ın “Ali Müfit’i sıkıştırmak gerekiyor. Yine ben sizden yardım isteyeceğim” dediği, 

Görüşmenin devamında; Tuncay ÖZKAN’ın “ben kendisiyle yüzyüze konuşmadım daha, korkmasın diye. Çünkü bu Recep Tayyip nedeniyle bundan korkuyorlarda, Dalan’ı konuşturdum, Bedrettin beyi konuşturdum, sizde Bedrettin beyle konuşup bilgi alabilirsiniz. Bedrettin DALAN’a dedim ki git bununla bir konuş, öyle bir şeye ihtiyacımız var. Bu ihtiyaç Türkiye’nin ihtiyacıdır, burada bir ulusal duruş ortaya koymalıyız” dediği,

Görüşmenin devamında medyanın öneminden ve medyadaki ulusal duruşu kontrol altına almaktan bahsettikleri, bu çerçevede Tuncay ÖZKAN’ın “medya çok önemli, medya içerisinde benim ve benim arkadaşlarım bu düşüncede, ortak düşündüğümüze inandığımız bu düşüncelerin bu duyguların bulunmasında büyük fayda var, bunun için ben diyorum ki biz operasyonu mutlulukla sonuçlandıralım. Ne olmalı, Mehmet Emin’in kafası bu işe aymalı ve aydınlanmalı ve geriye gitmemelerini değerlendiririz.” “ikincisi de yedek bir sistem olarak bu Ali Müfit GÜRTUNA’nın elindeki sistemi almalıyız ve olayı organize etmeliyiz. Ben, onunla ilgili olarak Ali Müfit beye yapılacak psikolojik bir baskının çok yararlı olacağına inanıyorum. Orada bu TV kanalı, bugüne kadar Türkiye’de ve dünyada hiç kimsenin yapamadığını yapabilir… Yerel seçim öncesinde Show TV de Mehmet Emin’in yaptıramadığı her şeyi yapma olanağı var. Bütün görüşlerini orada seslendirme olanağı alır ve yarın bir gün çok ileri bir hamle alır” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “İKTİDARA VURULACAK DARBE İÇİN BU ÇOK ÖNEMLİ” dediği,  görüşmenin devamında; Tuncay ÖZKAN’ın  “İstanbul TV konusunda mutlaka Ali Müfit GÜRTUNA’ya baskı yapıp, bunu devredip çıkması konusunu sağlamalıyız.” dediği 

Görüşmenin sonlarına doğru; AKP ile ilgili konuşmaya başladıkları ve bu çerçevede Tuncay ÖZKAN’ın “AKP  KENDİ İÇERİSİNDE ÜÇE DÖRDE BÖLÜNMEK ZORUNDA. Erkan MUMCU’yu, BAŞESGİOĞLU’nu biraz körüklemek lazım. Ben sekiz dokuz ay önce Erkan ile bir görüşme yaptım. Dedim ki Erkan sen çok seviliyorsun, destekleniyorsun, biz seninle çok paslaşacağız. Ben geldim burada Enerji bakanını tehdit ettim. Dedim sayın bakan bu YÖK yasası falan filan böyle yapıyorsunuz. Bunların altından kalkabilecekmisiniz. Ben bunları yayın yapacağım. Bunları göğüsleyebilecek misiniz. Söyle Tayyip’e bunları çeksin, adam bana geri döndü, “gece ben notunuzu ilettim” dedi. Ertesi günü çekti adam, sonra 29 ekim resepsiyonunda “bak görüyor musunuz, dediklerinizi yapıyoruz” dedi, bunlar beni TSK’nın temsilcisi gibi görüyorlar, öyle gördükleri içinde adam TSK BİR DARBE İLE GELİP BENİM KAFAMI UÇURACAKLAR DİYE KORKUYOR, onu öyle görüyor, onun algısı öyle” dediği anlaşılmıştır.


24 ARALIK 2003 tarihinde Albay Hasan Atilla UĞUR ile Keçiören Belediye Başkanı Turgut ALTINOK arasında yapılan görüşme metni çözümünde özetle; Hasan Atilla UĞUR’un “Başkanım ne oluyor yav secimler geliyor son durumlar nedir?” diyerek 2004 yılında yapılan yerel seçimler hakkında konuşmaya başladıkları, Hasan Atilla UĞUR’un Ankara Büyükşehir Belediye Başkanlığı ile ilgili olarak “Yani şunu merak ediyorum. Ben şimdi senimi aday gösterecekler yoksa şeyi mi Melih’ imi gösterecek?” diye sorduğu, T.ALTINOK’un “Şimdi albayım. Net, objektif, adalet, refah temiz ilkeli siyaset varsa beni aday gösterecekler. Ama sistem” “sistem diğer türlü paylaşım üzerine devam edecekse öbür adam öbür adam çok uygun bu işe zaten profesyonel yani” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un da “Evet çok profesyonel. Bide şu var peki onu ekarte edip onu ne yapacaklar yani İstanbul’ a mı aday gösterecekler ne yapacaklar” diye sorduğu, T.ALTINOK’un “Yani onu eğer niyetleri ekarte etmekse belki bi dışarıdan bakanlık makanlık verebilirler.” dediği ve görüşmenin devamında Ali Müfit GÜRTUNA’nın AKPye girmek için yalvardığını, partiye girmek için uğraştığından bahsettiği,

T.ALTINOK’un “büyükşehir çok büyük de bir pasta birilerine göre çok büyük bir hizmet birilerine göre de çok büyük bir pasta” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un ise “Ondan sonrası içinde büyük bir pasta” “Ondan sonrası ülke siyasetine ulusal siyaset içinde büyük bir pasta” dediği, T.ALTINOK’un “Melih bu işi değerlendiremez” “Tayyip beyi başbakanlığa götüren İstanbul Büyük Şehir belediye başkanlığı” “Şimdi Ankara büyük şehir belediye başkanlığı çok önemli bir görev.” “Değerlendirebilene” dediği ve görüşmenin devamında Melih GÖKÇEK’in yaptığı ihalelerden bahsettiği,



Görüşmenin devamında Turgut ALTINOK’un “Melih her pu…… yaptı baktı ki AKPyi durduramadı muvaffak olamadı Demokrat Partiyi için her şeyi yaptı” “10 trilyon para harcadı, 39 ile gitti toplantı yaptı, il teşkilatlarına gitti mütahitlere paylaştırdı, para verdi açtırdı hiç harcamadıysa o zamanın parasıyla 10 trilyon para harcadı.” “melihin korkusu şu. Melih GÖKÇEK Belediye Başkanı olmazsa Melih’ ten sonra sisteme uymayan bir …  adam gelse melih cezaevine girer.” “Ama sisteme uymayan birisi gelse. İki melih tabi siyasetinde başbakanı olmak istiyor. Allah korusun Cem UZAN’ı da pabuçu  beş sefer giydirir.” dediği ,



 Hasan Atilla UĞUR’un “Peki AKP den sen şuanda devam ediyorsun şeyde  Keçiörende. Akp senin dediğin o  5 tane güzel nitelik olmadı diyelim, tuttular Melih’ i gösterdiler, yada senin dışında başkan adayı gösterdiler ne yapacaksın?” dediği, Turgut ALTINOK’un “Şimdi komutanım. Konjektürü iyi okumak lazım” “Halkı iyi anlamak lazım sonuca da gitmek lazım. Şimdi seçimlere çok az bir zaman kaldı.” “Bir AKP rüzgarı var. … ha bu rüzgarın yönü ne kadar değiştirilebilir veya gücümüz değiştirmeye yetermi?” “Yani şeyi konjektürü değiştirebilecek güç bu şartlarda olur mu olmaz mı. Birde tabi şuda var yani bu bunca puştluğu yaptı yapmaya da devak edecek yine…” dediği ve devamında Keçiören’le ilgili olarak “Şuan Türk devletlerinin ülke siyasetinde bir tane bizim burada kalemiz var Keçiören.” “Milli yani bir Türk kenti” olduğundan bahsettiği,



Daha sonra Hasan Atilla UĞUR’un “Başka yerden teklif falan geldi mi sana.” diye sorduğu ve devamında “Tamamen bizim gözümüzde bir numarasın. Dürüstlüğünle, vatanseverliğinle her şeyinle…, senin milli duruşun asla tartışılmayacak, İrticayla bilmem neyle ilginin olmaması konusu  bizim için çok önemli konu.” dediği ve devamında Melih GÖKÇEK ile ilgili olarak “SANA  ÇOK ÖNEMLİ ŞEYLER SÖYLEYECEM.” “Seni çok sevdiğim için sevdiğimiz için bunları söyleyeceğim. Senin en büyük hedeflerinden bir tanesi, BİZCE BENCE BU MELİH DENİLEN PE…….İ ALT ETMEK OLMALI, yani bunu sakın aklından çıkartma.” “Tekrar söylüyorum sen lütfen kulağını aç ve beni dinle. ŞİMDİ BU PE…….K ARTIK O HERİFİN İSMİNİ SÖYLEMİYORUM. O PE……..K DENİLEN HERİF SENLE İLGİLİ HER TARAFTA DEDİKODU YAPIYOR. Her tarafta ama aklına neresi gelirse.” dediği, 



Görüşmenin devamında Hasan Atilla UĞUR’un Tahir isimli bir şahıstan bahsederek “Bu Tahir diye bir şerefsiz var. Tahir basın müdürü. Tahir ne o” “Bu herife kesin çok dikkat et. Bak bu herife çok dikkat et. Bu herif senin bir numaralı düşmanın ben sana diyim. Bu herif Melihin bir numaralı da adamı.” diyerek  Turgut ALTINOK’a bazı şahısların isimlerini vererek bu şahısların Melih GÖKÇEK ile irtibatlı olduğunu ve dikkat etmesini söylediği,


Konuşmanın devamında, Hasan Atilla UĞUR’un “Melih senin bu kasetle ilgili diyor ki kadınla diyo yanında çalışan bir kadınla  geçen bir senaryoyu kasete çekmişler bu kaset polisin eline geçmiş. Bir ara diyo bunun iyice zayıflamasının nedeni bu diyo.” dediği, Turgut ALTINOK’un da “ONUN TELEFON KONUŞMASI VAR MI SENDE” diye sorduğu, Hasan Atilla UĞUR’un “YOK TELEFON KONUŞMASI FALAN DEĞİL. BİZİM ÇOCUKLARIN RAPORLARI BUNLARIN HEPSİ. TELEFONDAN  DEĞİL ŞİMDİ SANA ŞÖYLE DİYİM. Avukat Mehmet Ali ALAN kim bu. Bu herifle konuşuyor bunu.” dediği ve F. K ve M. Ş’in isimlerini vererek “Bu adama güvenebilirsin.” dediği ve “İÇ İSTİHBARAT BAŞKANIMIZIN DA BİLGİSİ VAR SENİN GELDİĞİNDEN. ODA MERAK ETMİŞ GELDİMİ GELMEDİMİ DİYE SORUYOR. selamları var” dediği,



Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Hasan Atilla UĞUR’un “ŞİMDİ BU SENLEN BENİM SÖYLEDİKLERİMİN HEPSİ ÖLENE KADAR ARAMIZDA KALACAK ŞEYLER.” Dediği, Turgut ALTINOK’un “Buradan çıktık mı bu biter.” Dediği, Hasan Atilla UĞUR’un “Olsa zaten asla ve kati olarak sana söylemezdim…, Artı şuanda bulunduğumuz çok yetkili bir makamı Allah bize nasip etmiş böyle bir makamı. Türkiye nin birçok şeyinde etkili oluyor ise bu konuda da ben kardeşimi uyarayım” “Kılıçlarını ona göre çek.” “Sana verdiğim şu bilgilerin hepsi yüzde yüz doğru.” Dediği,



Hasan Atilla UĞUR’un devamla “Peki nasıl olur şimdi bu adamlar dediğim gibi seni şeyden göstermezlerse büyükşehirden ne olacak?” diye sorduğu, Turgut ALTINOK’un da “Keçiören de devam edicez komutanım.” “Veya bırakacağız siyaseti.” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un “o yanlış  tamamen yanlış olur. Çünkü bu zihniyetlerle mücadele etmek için” dediği,

Alparslan TÜRKEŞ ve MHP’ den bahsettikten sonra Hasan Atilla UĞUR’un “… Sen nerden olursan ol yine hep bizimle omuz omuza olacağından hiç şüphemiz yok. …” dediği, Turgut ALTINOK’ un ise Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK’ in çok tehlikeli olduğunu, bir ortamda durup dururken “… YA İŞTE KÜRTLER DEDİ AYRI BİR MİLLETTİR DEDİ” şeklinde konuştuğunu, bunun üzerine kendisinin de Hüseyin ÇELİK’ e “Doğu, Güney Doğu açınca dedim ki ya Hüseyin Bey sen ne biçim laf konuşuyorsun” dediğini, Hasan Atilla UĞUR’un “Bunu hiç tepkisi olmadı mı Tayyip’ in?” diye sorduğu, Turgut ALTINOK’un da “Şimdi Tayyip Bey en son dediki ya Hüseyin bey kapa bizim şimdi başka konular var onları konuşalım.” Dediği,


Görüşmenin son bölümünde; Hasan Atilla UĞUR’un “Başkanım şimdi ben sana çok özel numaramı vercem. Beni 24 saat arayabilirsin her türlü konuda. Ben hazırım tamam mı. Ama lütfen her şeyden bilgim olsun. Mesela başka bir yerlere geçme durumu falan olursa, BİZİMDE BİR TAKIM HAZIRLIKLARIMIZ VAR SENİNLE İLGİLİ DESTEKLEME AÇISINDAN. Lütfen bana haber ver olur mu. Ben şimdi sana özel numaramı yazayım vereyim. Ama yalnız of the recort kimseye zaten dedim kimse senin aramaz” dediği, Turgut ALTINOK’un da “Normalde telefonda yerleri aradığım telefondan da  aramam” “Bilinen numaralardan aramam.” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un “Yalnız demin söylediğim konularda lütfen çok dikkatli ol. Son derece duyarlı hareket ediyorsunuz zaten.” dediği ve görüşmenin devamında Turgut ALTINOK’ un U.B isimli bir şahıstan bahsederek Melih GÖKÇEK’ in oğluyla ÇİN’ e gelip gittiklerini anlattığı ve U.B. ile ilgili olarak “UFUK’ UN 3 TANE ARABASI VAR BEN HER HALDE O PLAKALARI VERMİŞTİM BİLMİYORUM ARKADAŞLAR VERDİ Mİ” diye sorduğu, Hasan Atilla UĞUR’un da “VERDİLER” “Başkanım bu zor dönemde Allah nasip ederse ülkenin bir çok şeyini kurtaracaz hep beraber hep beraber” dediği, Turgut ALTINOK’un “TAHİR MAHİR … ONLARLA ŞEY YAP İLGİLEN” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un “onlarla çok iyi ol. Türk ün aklını kullan.” “çünkü BUNLAR NE DİYORLARSA BEN SANA HABER VERCEM. Anladın mı? Tekrar haber vercem.” dediği, Turgut ALTINOK’un “Onlar Melih’ ten haber alıyor  bende onlardan bir şeyler alıyorum.” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un da “Biliyorum ama onlar daha organize.” dediği ve “Şimdi Ankara’ da bide şu var … parti olarak düşünülmüyor her şey. Turgut ALTINOK ismine oy verecek bir sürü insan var bunu da bil. Soysal Demokratından da tut yani bu iktidara da büyük bir tepki var ha. Şuan da sen bakma anketlere hepsi hikaye. Şuanda git bi nabız yokla bakalım. Sadece Keçiören de bakma”  dediği ve görüşmenin sonunda Hasan Atilla UĞUR’un “Sık sık görüşelim kendine iyi bak. Bizim senle görüşmelerimizden en yakınının dahi haberi olmaması lazım.” “Dikkatli bir taktik uygulamamız lazım bilgin olsun.” dediği anlaşılmıştır.

11 Aralık 2003 tarihinde Jandarma İstihbarat Başkanı makamında AKP Bingöl Milletvekili Fevzi BERDİBEK görüşme neticesinde elde edilen bilgilerin özet olarak yazıldığı, bu metnin özetinde ise; AKP’nin içerisinde Fevzi BERDİBEK gibi düşünenlerin sayısının 100 kişiden aşağı olmadığı ancak sayısı az olmakla birlikte, içlerinde çok hain olan ve pkk’lıdan farksız düşünenlerinde olduğu, Recep Tayyip ERDOĞAN’ın Refah kanadından gelen milletvekilleri ile sorunları olduğu, YÖK yasası konusunda bazı milletvekillerinin YÖK’ün kökten gitmesi, kimilerinin de mevcut ortamda askerle ve öğrenci ile uğraşılmaması görüşünde olduğu, Başbakan Recep Tayyip ERDOĞAN ile Dışişleri Bakanı Abdullah GÜL arasında sürtüşme bulunduğunun yazılı olduğu görülmüştür.

Şüpheli Mehmet  Şener ERUYGUR’dan  ele  geçirilen  13 nolu CD’de, “5 KASIM GÖRÜŞMESİNDEKİ TEMALAR” isimli Word dosyası içersinde; 5 Kasım 2003 görüşmesinden çıkarılan temalar başlıklı (17) sayfadan oluşan bir yazı olduğu, yazı içersinde bazı konu başlıklarının bulunduğu ve her konuyla ilgili bilgi verildikten sonra, bu bilginin ne zaman ne şekilde kullanılacağının belirtildiği, bu kapsamda özetle, 

1. Tema başlığının altında; İstanbul Büyük Şehir Belediye Başkanlığı için Ali Müfit GÜRTUNA nın AKP den koparılması, Deniz BAYKAL’ın yerel seçimlerde muhalefet yapmayacağıyla ilgili bir konu olduğu, “Ali müfit beyin AKP den kopuşunu zannediyorum gerçekleştirdik” şeklinde bir cümle kullanıldığı, Ali Müfit GÜRTUNA nın tabanının farklı olmasından dolayı CHP adayı olamayacağı, ancak DYP ye entegre edilebileceğinin anlatıldığı, 

2. Tema başlığı altında; AKP Milletvekillerinden kopacak şahısların DYP çatısı altında birleştirilmesiyle ilgili Ağar’ın harekete geçirilmesi gerektiği, Ağar ın çevresinin ve kendisinin boş olduğunu ve doldurulması gerektiği, kendisinin doldurulmaya başlandığını, ciddi bir bilgi transferinin yapıldığını, bunun için günlük yada haftalık seanslar uygulandığını, 219 tane milletvekilinin AKP den kopabilecek durumda olduğunu, gerginliğin tırmanması halinde ılımlıların yanına gitme eğilimi başlayacağını, gerilimi TSK nın tırmandırabileceğini, stratejik olarak dini noktalar üzerine değil, milli noktalar idari yapı yada hukuk konularında sıkıştırılabileceğini, Ağar’ın ılımlı mesajlar verebileceğini ve bu şekilde AKP milletvekillerinin DYP ye geçmesi için meşru bir zemin oluşturulabileceğini, 

Meclisteki milletvekillerinin biyografik istihbaratlarının yapılması, Mehmet Ağar’ın bu konudaki düşüncesinin öğrenilmesinin gerektiği, bu bilgilerin yerel seçimler öncesi başlatılan faaliyetin genel seçimlere kadar sürdürülmesi veya erken genel seçimin gündeme getirilmesi esnasında kullanılabileceği, 

3. Tema başlığı altında; Ankara ve İstanbul Büyük Şehir Belediye Başkanlığı çalışmaları, Turgut Altınok’un DYP ye gelmek üzere olduğunu, burada seçim kazanacak Turgut ve Melih olduğunu, Melih (Gökçek) in arkasında Yahudi bir grubun olduğunu, Hisarcıklıoğlu’nun arkasında MİT ve Yahudi Mossad la bağlantılı bir grubun olduğunu, söz konusu şahıslarla ilgili teyit çalışması yapılması gerektiği, yerel seçimler öncesi kullanılmasının faydalı olacağının değerlendirildiği, 

4. Tema başlığı altında; BDDK Başkanının değişmesi, Cem Uzan’ın faaliyetlerinin irdelendiği, Cem Uzan ile AKP nin anlaşabileceği, eğer böyle bir şey olursa Aydın Doğan ın da devlete 35 milyar dolar takabileceğini,  verilen bilgilerin teyit edilmesi gerektiği, bu bilgilerin yerel seçimler öncesinden genel seçimlere kadar kullanılabileceği, 

5. Tema başlığı altında; Milletvekillerine şantaj yapılması konusunun olduğu, Sezer’e de yakın olan insanlarında çok şaibeli olduğu, hepsinin de servis bağlantısının deşifre edilebileceği,  Nevrezoğlu, Alpaslan Işıklı, Gökhan Atadı, 1402 lilerin ekseriyesinin hepsinin bir yerle bağlantılı olduğu, Enver Ören inde bu alanda çok kullanılan bir kişi olduğu, İngiliz istihbaratının bir adamı olduğu, Işık tarikatının İngiliz istihbaratının islama yönelik bir dezenformasyonu olduğu, bütün bilgilerin derlenmiş durumda olduğu, bir durum olması halinde dosyanın çok rahat önüne konabileceği, kendilerine şantaj yapılan milletvekilleri ile ilgili doküman ve fotoğraflara ihtiyaç duyulduğu, bu bilgilerin yerel seçimler öncesinde genel seçimlere kadar kullanılabileceği yazdığı görülmüştür. 

“tayyip erdoğan’ın danışmanı arion liel” isimli Word dosyasında; 15 Kasım görüşmesindeki temalar şeklinde başlık olduğu, bu başlık altında özetle, 

1. Tema Cem UZAN ile RTE bağlantısı başlığı altında, Cem UZAN’ın Amerikalılarla yaptığı görüşmelerden bahsedildiği, yapılan görüşmelerin ses ve görüntü kayıtlarının temin edilmesi, varsa anlaşma metinleri ile farklı pasaport kullanıp kullanmadığının tespiti gerektiği, bu bilgilerin Recep Tayyip ERDOĞAN ile Cem UZAN arasında bir anlaşma olması durumunda gerek duyulacağı, 

2.Tema Mehmet AĞAR ın etrafının boşaltılması operasyonu başlığı altında, Mehmet AĞAR ile yapılan görüşmenin aktarıldığı, bu organizasyon içerisinde bulunanların teknik takiplerine ve DYP den ayrılanların listesine ihtiyaç duyulduğu, bu bilgilerin Recep Tayyip ERDOĞAN ın DYP üzerine ne tür oyunlar oynadığı komu oyuna duyurularak yerel seçimler öncesi prestij kaybetmesini sağlayacağı, 

3. Tema Bankalarla ilgili çalışmalar isimli başlık altında, bir çok banka ismi sayılarak bir operasyondan bahsedildiği, el konulacak yeni banka isimleri ile yazılı bir metin olup olmadığı ve yeni seçilecek kişi ile ilgili detaylı bilgiye ihtiyaç duyulduğu, bu bilgilerin Türk Finans sektörü ve diğer sektörlerle ilgili neler tasarladıkları kamu oyuna sızdırılarak yerel seçimler öncesi zor duruma düşürülmesinin sağlanması, 

4. Tema AKP den DYP ye geçiş çalışmaları başlığı altında; Ali Müfit’in düşünülmesi gerektiği, meclisin içinde bir operasyon yapılmasını kolaylaştıracağı şeklinde bilgilerin olduğu 

5. Tema RTE nin kökeni ile ilgili iddialar başlığı altında, Recep Tayyip ERDOĞAN’ın kökeni ile ilgili bilgilerin yer aldığı, Recep Tayyip ERDOĞAN’ın kökeni ile ilgili detaylı bilgiye ihtiyaç duyulduğu, bu bilgilerin yerel seçimler öncesinde istifa etmesi için kullanılabileceği belirtilmiştir.
 “MAHALLİ GENEL SEÇİMLER” isimli Word dosyasında; Mahalli genel seçimler öncesi ortamın şekillendirilmesi konusunda değerlendirme  başlığının olduğu, Mahalli Genel Seçimlere kadar merkez sağda alternatif bir partinin yaratılamaması halinde AKP’nin seçimden güçlenerek çıkacağı değerlendirmesinin yapıldığı, diğer siyasi partilere ilişki bu şekilde değerlendirme notlarının bulunduğu, siyasi partilerin son 10 yılda aldığı oy oranlarının incelendiği, 3 Kasım 2002 seçimlerinin bir çizelgesinin çıkartıldığı, parti dağılımı ve oy oranlarının gösterildiği, “Biyoğrofik istihbarat” başlığı altında, ANAP millet vekilleriyle ilgili “arap kökenli, fettullahçı gruplarla yakın ilişkili, E.Tümg.Erdal ŞENER de kaset var” şeklinde bilgilerin yer aldığı,  “değerlendirme” bölümünde ise ANAP ve DYP genel başkanlarının biyoğrafik istihbaratları değerlendirildiğinde, DYP genel başkanının daha güvenilir olduğu bunedenle M.AĞAR’ın desteklenmesi gerektiği, mahalli genel seçimlerden önce ANAP ve DYP nin DYP çatısı altında birleşmeleri, Ali Müfit GÜRTUNA’nın DYP ye angaje edilmesi, İ.Melih GÖKÇEK ile Recep Tayyip ERDOĞAN arasındaki güvensizlik ortamından istifade edilerek, Melih GÖKÇEK in saf dışı edilmesi ve Turgut ALTINOK’un DYP ye angaje edilmesi şeklinde rapor bilgilerin yer aldığı anlaşılmıştır.


Ergenekon Örgütü AKP’nin bölünüp parçalanması için, başta Erkan MUMCU olmak üzere bazı milletvekillerini , Ali Müfit GÜRTUNA ve Turgut ALTINOK’un AKP’den koparılması için ciddi çalışmalar yapıldığı anlaşılmıştır.

ELE GEÇİRİLEN İSTİHBARİ ÇALIŞMA VE KİŞİSEL VERİLERİN KAYDEDİLMESİ 

Şüpheli Ergün POYRAZ’dan ele geçirilen (CD 1) içersinde, diğer verilerin yanı sıra, “Bakanlar kurulu öz geçmişi” klasörü içersinde; (26) adet Word dosyası olduğu görülmüştür. Word dosyalarına ayrı ayrı Hükümette görev alan Bakan isimlerinin yazıldığı, içeriğinde bakanlara ait kişisel bilgilerin bulunduğu, kişisel bilgilerin hemen altında ise “Özellik arz eden durumları” başlığı altında şahısların siyasî, dinî görüşleri ve ırkî kökenleri ile ilgili bilgilerin olduğu, bunların yanı sıra siyaset hayatındaki ilişkilerle ilgili notların yazılı olduğu,

“7 Özel Durumu1 Olan Milletvekilleri AKP” isimli word dosyasında; “ÖZEL DURUMU OLAN MİLLEKVEKİLLERİ” başlığı altında çizelge yapıldığı ve bu çizelge içersinde 60 Milletvekilinin isimlerinin yazıldığı, her ismin karşısına da dini görüşleri ve daha önce görev yaptıkları yerler, yargılandıkları olaylar ve benzer konularla ilgili bilgilerin bulunduğu,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri AKP” isimli word dosyasında; “ÖZEL DURUMU OLAN MİLLEKVEKİLLERİ” başlığı altında çizelge yapıldığı ve bu çizelge içersinde 39 Milletvekilinin isimlerinin yazıldığı, her ismin karşısına da dini görüşleri ve daha önce görev yaptıkları yerler, yargılandıkları olaylar ve benzer konularla ilgili bilgilerin yer aldığı,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri Bağımsız” word dosyasında; ÖZEL DURUMU OLAN MİLLEKVEKİLLERİ” başlığı altında çizelge yapıldığı ve bu çizelge içersinde 3 Bağımsız Milletvekilinin isimlerinin yazıldığı, her ismin karşısına da daha önceki tarihlerde yargılandıkları olaylar ve haklarında açılan davalarla ilgili bilgilerin bulunduğu görülmüştür.

Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON ve Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital verilerde, AKP ile ilgili yapılan çok kapsamlı istihbari çalışmalar ve fişleme bilgileri ele geçirilmiştir.


Şüpheli Hurşit TOLON’dan ele geçirilen (48) nolu CD’de, Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen (ADD Genel Merkezi Genel Başkan Odası - 5) nolu CD’de, şüpheli Mustafa BALBAY’ın WD_WMAM9EF31256 seri numaralı harddiski ve Hasan Atilla UĞUR’un 5 nolu CD’sinde;

 “AKP Genel Değerlendirmesi” klasöründe “00 AKP Değerlendirmesi Metin 1.doc” isimli 34 sayfalık  “GİZLİ” ibareli MSword dosyası olduğu, içeriğinde AKP parti ve milletvekilleri ile ilgili değerlendirme notlarının bulunduğu, “Nakşibendi olduğu biliniyor, Nurcu tarikatı, Yeni Asya grubuna bağlı” gibi tanımlamaların bulunduğu, “GİZLİ” ibareli “Hepsi.doc” isimli 46 sayfalık MSword dosyasında çeşitli yasa değişiklikleri, atamalar ve TSK aleyhindeki basında yer alan haberlerle ilgili analiz raporları olduğu, “Hepsi Esas.doc” isimli 76 sayfalık “GİZLİ” ibareli MSword dosyasında AKP ve seçimler hakkında genel bilgi notları olduğu, irtica ve başörtüsü hakkında değerlendirmelerin yapıldığı, bu konu ile ilgili yapılan yasa değişikliklerinin rapor haline getirildiği, “Kadrolaşma özeti.doc” isimli 1 sayfa ve “GİZLİ” ibareli MSword dosyasında kadrolaşma ile ilgili istatistiki bilgiler verildiği,

“AKP ort sınıf” klasöründe “01 AKP'nin orta sınıf projesi  planı esas metin.doc” isimli “GİZLİ” ibareli ve 32 sayfadan oluşan MSword dosyasında, AKP ile ilgili araştırma notları olduğu “AKP’nin irticaya zemin hazırlayan faaliyetleri” gibi başlıklar altında değerlendirmelerin yapıldığı, irticai kurum ve kuruluşlar, irticai grupların Avrupa yapılanması, İslamcı ticari kuruluşlar gibi başlıklar halinde incelemelerin yapıldığı,

“AKP'nin Beyin Takımı-” isimli klasöründe 11 adet “GİZLİ” ibareli dosya bulunduğu, AKP ile ilgili geniş kapsamlı araştırma ve değerlendirme raporları olduğu, seçimler kadrolaşma, eğitim,  AB süreci, türban gibi konularda değerlendirmelerin yazıldığı, K.K.K’lığı Eğitim ve Doktrin Komutanlığınca Samsun ilinde AKP ile ilgili rapor halinde düzenlenmiş üst yazı olduğu, ayrıca “AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli dosya olduğu ve çok sayıda milletvekilinin kişisel verilerinin kaydedildiği,

ADD Genel Merkezi, Pınar ……. isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde; “alan çalışması-tamer paşa.doc” isimli (2) sayfalık ve “Alan Çalışması Rehberi” başlıklı MSword dosyasında; “Çalışmalarımızı özellikle geçen seçimde oyunu kullanmamış olanların bulunduğu bölgelerde yapmalıyız. İl ve İlçe Seçim Merkezlerinden bu bilgiler temin edilebilir. Bilahare VAROŞLAR daki çalışmalar sürdürülmelidir. Her Sivil Toplum Örgütüne ve üyelerine sorumluluk sahaları verilmelidir. Ayrıca, halktan yakın tanıdıklarımızdan bu görevi yürütebilecek nitelikteki kişiler bu çalışmalara davet edilmelidir. Kahvehane sohbetleri veya toplantı düzenlenerek yapılacak görüşmelerde o bölgede sevilen ve sözü dinlenen, sayılan kişilerden yararlanılmalıdır.” ve “Ev Görüşmelerinde;-Öncelikle her hangi bir partili olmadığımız, Sivil Toplum Örgütü (….) mensubu olduğumuz belirtilmelidir. Mutlaka oy kullanılmasını, eğer izin veya başka bir nedenle bulunulan mahalden ayrılacaksa, seçim için dönerek mutlaka oy kullanmasını, bunun tarihi  bir görev olduğu, bölücülük, din istimrarcılığı yapan hiçbir partiye oy verilmemesini, eğer oy vereceği partinin meclise girme olasılığı zayıf ise bu durumda oyunun boşa gitmemesi için bir değerlendirme yapmasını, yapılmış seçim anketlerinden de istifade ederek kendi siyasi tercihine yakın ve meclise girme olasılığı olan bir partiye oy vermesini, mühürü oy pusulasına vurduktan sonra mürekkebin kuruması için beklemesini, ondan sonra oy pusulasını katlayıp zarfa yerleştirmesini, bu seçimin Türkiye’nin geleceği açısından çok önemli olduğu..” şeklinde siyasi seçimlerde halkın yönlendirilmesinde uygulanacak yöntemlerin sıralandığı, 

“ULUSAL BİRLİK HAREKET PLATFORMU-2.doc” isimli (13) sayfalık MSword dosyası içerisinde; ülke genelinde “Cumhuriyet mitingleri” adı altında gerçekleştirilen mitingler ile, Cumhurbaşkanlığı seçimleri ve yeni anayasa çalışmalarında izlenecek yollarla ilgili açıklamaların yer aldığı, bu kapsamda dokümanda; “…03.03.2004 tarihinde teşkil edilen Ulusal Birlik Hareketi Platformu, başta Cumhuriyet Mitingleri olmak üzere, rejimin ve devrimlerin korunması konusunda şimdiye kadar kendisine düşen görevleri büyük bir heyecan ve vatanseverlik duygusu ile yerine getirmiştir.”, “Yeni ANAYASA hazırlık çalışmalarında; Öncelikle “Nasıl bir Anayasa” düşündüğümüz konusunda bir çerçeve görüş kamuoyuna ve   “ANAYASA“ hazırlığında görev almış olanlara intikal ettirilmelidir. Anayasa’ nın hazırlık aşamasının tüm kademeleri yakinen takip edilmeli  ve görüşler verilmelidir. Kamuoyu aydınlatılmalıdır.” ve “21 Ekim’de yapılacak “Cumhurbaşkanının Halk  tarafından seçilmesi” ile ilgili REFERANDUM’da “HAYIR” oyu kullanılması için faaliyet icra edilmelidir.” şeklinde açıklamaların yer aldığı,

“Siyasi Partiler\06 2002 Milletvekili Seçimleri değer” klasöründe 13 adet muhtelif dosyalar bulunduğu, içeriklerinde 2002 dönemine ait Siyasi partilerin genel seçimlerde aldıkları oy oranları, milletvekilleri ve diğer konularda istatistiki verilerin yer aldığı,  

 “Siyasi Partiler\SEÇİMLER” klasöründe muhtelif dosyalar bulunduğu, bu dosyaların içeriklerinde değişik dönemlere ait genel ve yerel seçimlerle ilgili istatistiki verilerin ve raporların çizelgeler halinde yazılmış olduğu, ayrıca “Lojman1 oy.doc”, “Lojman oy.doc”, “LOJMAN1 oY.ppt” ve “LOJMAN oY.ppt” isimli dosyalarda “Etimesgut bölgesindeki K.K.K’lığı, Hv.K.K.’lığı, Başkent Üniversitesi personeline ait lojmanlarda” ve “İzmir Garnizonunda lojmanların bulunduğu bölgelerde” kullanılan oy oranlarının partilere göre dağılımını gösterir çizelgeler olduğu, “Seçimler Asker adayla 2033.xls” isimli excel dosyasında ise TSK ve K.K.K’lığı kökenli milletvekilleri başlıkları altında emekli olan askeri personelin hangi partilerde aday olduğunu gösterir çizelge halinde tabloların olduğu,

Şüpheli Hurşit TOLON’dan ele geçirilen (43) nolu CD’de, Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen (13) nolu CD’de, şüpheli Hasan Atilla UĞUR’dan ele geçirilen (5) nolu CD’de ve şüpheli Mustafa BALBAY’ın WD_WMAM9EF31256 seri numaralı Harddiskinde; 

 “019 Siyasi Partiler” klasöründe “Siyasi partiler-Seçimler-Tarikat bağ.xls” isimli excel dosyası olduğu, içeriğinde ise 5 adet çalışma sayfası bulunduğu bu dosyalarda mevcut siyasi partilerin isimlerinin çizelge halinde yazıldığı ve milletvekili sayılarının belirtildiği, partiler içerisindeki yapılanma ile ilgili “Nakşi, Kadiri, Adıyaman, Fettullahcılar, Yeniasya grubu, Süleymancılar” şeklinde tanımlamaların bulunduğu ve kişi isimlerinin de yazılarak parti içindeki konumlarının belirtildiği,

“019 Siyasi Partiler\SEÇİMLER” klasöründe 6 adet “GİZLİ”  ibareli MSword dosyası olduğu, “2002-2004 seçimlerinin karşılaştırması.doc” isimli dosyada, 2 Kasım 2002 genel seçimleri ile 28 Mart 2004 yerel seçimlerin karşılaştırılması ve değerlendirilmesi hakkında rapor olduğu, AKP, CHP, MHP ve diğer partilerin seçimlerde almış olduğu oy oranları ile karşılaştırılmalarının yapıldığı, diğer dosyalarda ise siyasi partilerin seçimlerde izleyeceği programlar ve oy oranlarının yer aldığı,

“AKP eski Dönemsel Raporlar” klasöründe 7 adet “GİZLİ” ibareli MSword dosyalarının olduğu, “analiz3.doc” isimli dosyada hükümetin eğitim ile ilgili uyguladığı politikalar hakkında rapor olduğu, çıkartılan yasalar ve uygularla ilgili çizelge halinde hazırlanmış yazı olduğu, “analiz5.doc” isimli dosyada çıkartılan yasalarla ilgili sonuç ve değerlendirmelerin olduğu, gayri resmi olarak örgütlendiği bilinen Fettullah GÜLEN cemaati meşrulaştırılmakta gibi yorumlara yer verildiği, “İrtica.doc” isimli dosyada AKP milletvekilleri, bürokratlar, Belediye Başkanı, Konya’da düzenlenen izcilik kampından örnekler verilerek yapılan irtica ile ilgili uygulamaların yazıldığı, “İRTİCA A5 METİN.doc” isimli dosyada irticai faaliyetlerin değerlendirme raporu olduğu ve tarihi gelişimi ile ilgili bilgiler verildiği, radikal dini gruplar, tarikatlar, irticai terör örgütleri gibi gruplardan bahsedildiği, haklarında bilgiler verildiği, “İrticai faaliyetler KKK Arzı.doc” isimli dosyada irticai ve diğer yıkıcı faaliyetler hakkında rapor olduğu, “Kadrolaşma .doc” isimli dosyada irticai faaliyetlerle ilgili kadrolaşmalardan bahsedildiği, “Terör .doc” isimli dosyada ise Siirt Belediyesinde Hizbullah terör örgütü üyesinin görevlendirilmesi ile ilgili bir yazı olduğu,

“Gnkur. AKP takip formu\Özeti” klasöründe 6 adet dosya olduğu, “GİZLİ” ibareli K.K.K’lığı İstihbarat Başkanlığı logosunun bulunduğu 02 Aralık 2002 tarihli “AKP’ nin Acil Eylem Planı, Hükümet Programı ve Basına Verilen Demeçlerdeki Vaatlerinin İncelenmesi” başlıklı dokümanlarda çizelge halinde hazırlanmış mevcut hükümetin programı ile ilgili bilgilerin yer aldığı, programı ile ilgili neyin amaçlandığı ve uygulamaların yer aldığı, partinin takip edilmesi ile ilgili bir çizelge olduğu,

“019 Siyasi Partiler” isimli klasörde; “Adana Milletvekili Ömer Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Adana Milletvekili Ömer ÇELİK ‘in kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve felsefi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Atilla Koç kimdir.doc”, “Atilla Koç kimdirözet.doc” ve “Atilla Koç kimdirözetresimli.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde Kültür ve Turizm eski Bakanı Atilla KOÇ’un kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği, 

“ÇİZELGELER.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2004 Yerel seçimlerinde AKP’den Belediye Başkanı olan şahısların isim listelerinin bulunduğu ve bazılarının karşısında siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Cüneyd Zapsu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde AKP’nin Genel Başkan Danışmanı Cüneyd ZAPSU ‘nun kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“İrticai  Faal.Tespit edilen belediye başk.ları.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 126 Belediye Başkanının kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“İstanbul Milletvekili Egemen Bağış.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde İstanbul Milletvekili Egemen BAĞIŞ ‘ın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüş ve ırki  kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Kültür Bakanı Hüseyin Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK in kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“023 Biyografik Bilgiler” isimli klasörde; “AKP RTÜK ÜYELİĞİ ADAY LİSTESİ.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde RTÜK Üyeliği Aday Listesi’nde isimleri bulunan şahısların kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüş ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Milletvekili Biyografileri.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 22 Milletvekilinin kimlik bilgilerinin yanı sıra bu milletvekillerinden 7 tanesinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“AKP eski Dönemsel Raporlar” isimli klasörde “İrtica.doc”, “Kadrolaşma .doc” ve “Terör .doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde çeşitli kamu kurumlarında çalışan personel hakkında çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı,  

“ARŞİV\AKP Kadrolaşma” isimli klasörde “atamalar.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 472 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı olduğu,

“7 Özel Durum Bakanlar kurulu2.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 21 Bakana ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“7 Özel Durumu1 Olan Milletvekilleri AKP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 60 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri AKP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 40 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği, 

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri Bağımsız.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 3 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“9 Milletvekilleri Özgeçmiş tamamı.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 500’ün üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“11 Milletvekillerinin Özgeçemişleri son.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 365’in üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,


Ayrıca “Adalet Bakanı Cemil Çiçek.doc”, “Başbakan Abdullah Gül.doc”, “Bayındırlık ve İskan Bakanı Zeki Ergezen.doc”, “Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Murat Başesgioğlu.doc”,  “Devlet Bakanı Ali Babacan.doc”, “Devlet Bakanı Beşir Atalay.doc”, “Devlet Bakanı Mehmet Aydın .doc”,  “Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Hilmi Güler.doc”, “İçişleri Bakanı Abdulkadir Aksu.doc”, “Maliye Bakanı Kemal Unakıtan.doc”, “Milli Eğitim Bakanı Erkan Mumcu.doc”, “Milli Savunma Bakanı Mehmet Vecdi Gönül.doc”, “Sağlık Bakanı Recep Aktağ.doc”, “Sanayi ve Ticaret Bakanı Ali Coşkun.doc” ve “Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalarda adı geçen kişilerle ilgili toplanan bilgiler ve bir kısmının dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği anlaşılmıştır.

“AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 100 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Ertuğrul Yalçınbayır.doc”, “Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen.doc” ve “Dışişleri Bakanı Yaşar Yakış.doc”   isimli MSword dosyaları olduğu, bahsi geçen Bakanların siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Devlet Bakanı ve Başbakan Yardımcısı Abdullatif Şener.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Abdullatif ŞENER’in siyasi görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 85 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Tarım ve Köyişleri Bakanı Sami Güçlü.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Tarım Bakanı Sami GÜÇLÜ’nün dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin hukuka aykırı olarak kaydedildiği görülmüştür.

CUMHURBAŞKANLIĞI SEÇİMLERİNE MÜDAHALE VE YÖNLENDİRME FAALİYETLERİ

ADD Genel Merkezi, Pınar ÖZER in, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diskinde;  “FIL3603.DOC” isimli MSword dosyası içerisinde “ATATÜRKÇÜ DÜŞÜNCE DERNEĞİ GENEL SEKRETERLİK” başlıklı “25.4.2007 tarihli, Genel Sekreter İzzet Polat ARARAT” imzalı ve “ADD/İL/İLÇE/BELDE ŞUBE BAŞKANLIKLARINA” hitaben dağıtımlı olarak yazılan yazıda “Sayın Milletvekili, Ulusun kaderinde çok önemli bir yer işgal edecek Cumhurbaşkanlığı seçiminde Siz tarihi ve çok önemli bir görev üstlenmiş bulunmaktasınız. Lütfen, Cumhurbaşkanlığı seçimine katılmayarak, bu tarihi görevi yerine getirmenizi bekliyor ve saygılar sunuyorum.” “Mesajın ekteki elektronik posta adreslerine gönderilmesini önemle rica ederim.” şeklinde yazı metni olduğu, ekinde de ANAP, DYP, GENÇP ve BAĞIMSIZ milletvekillerine ait toplam (27) milletvekilinin ad soyad ve e-mail adreslerinin kayıtlı olduğu görülmüştür.

ADD Genel Merkezi, P. Ö. isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde; “alan çalışması-tamer paşa.doc” isimli (2) sayfalık ve “Alan Çalışması Rehberi” başlıklı MSword dosyasında diğer bilgilerin yanı sıra; “ULUSAL BİRLİK HAREKET PLATFORMU-2.doc” isimli (13) sayfalık MSword dosyası içerisinde; ülke genelinde “Cumhuriyet mitingleri” adı altında gerçekleştirilen mitingler ile, Cumhurbaşkanlığı seçimleri ve yeni anayasa çalışmalarında izlenecek yollarla ilgili açıklamaların yer aldığı, bu kapsamda dokümanda; “…03.03.2004 tarihinde teşkil edilen Ulusal Birlik Hareketi Platformu, başta Cumhuriyet Mitingleri olmak üzere, rejimin ve devrimlerin korunması konusunda şimdiye kadar kendisine düşen görevleri büyük bir heyecan ve vatanseverlik duygusu ile yerine getirmiştir.”, “Yeni ANAYASA hazırlık çalışmalarında; Öncelikle “Nasıl bir Anayasa” düşündüğümüz konusunda bir çerçeve görüş kamuoyuna ve “ANAYASA“ hazırlığında görev almış olanlara intikal ettirilmelidir. Anayasa’ nın hazırlık aşamasının tüm kademeleri yakinen takip edilmeli  ve görüşler verilmelidir. Kamuoyu aydınlatılmalıdır.” ve “21 Ekim’de yapılacak “Cumhurbaşkanının Halk  tarafından seçilmesi” ile ilgili REFERANDUM’da “HAYIR” oyu kullanılması için faaliyet icra edilmelidir.” şeklinde açıklamaların yer aldığı görülmüştür.


             KAPATMA DAVASI SÜRECİ


Ergenekon terör örgütü AKP’yi bölme ve parçalama çalışmalarında hedeflendiği sonuca ulaşmayınca bu kezde örgüt yöneticisi İlhan SELÇUK 23.01.2008 tarihli gazetedeki köşesinde “İktidar Partisi Zanlı” başlıklı yazdığı yazıda “Savcı, kırmızı çizgiyi çiğneyip bölücülük ya da dincilik yapan siyasal partiye dava açmasın.. Görür gününü...” şeklinde satırları ile henüz KAPATMA DAVASI açılmadan 2 ay kadar önce AKP’nin kapatılması için dava açılması yönünde kamuoyu desteği oluştarmaya çalıştığı, 

Yine dava açılmadan bir gün önce yani 14.03.2008 tarihli Cumhuriyet gazetesindeki köşesinde “Sonra Oturup Ağlamasınlar…” başlıklı yazdığı yazıda da AKP ve Cumhuriyet Mitingelerinden bahsettikten sonra yazının sonlarına doğru, “Ama, ben Cumhuriyete İslamcı AKP Devlet’in el koymasını isteyen gazeteye şimdiden ha​ber vereyim...  Bir şeyler olduğunda sonuç düşündükleri gibi çık​mazsa, oturup mazlum rolünde ağlamasınlar.” Şeklinde yazıları ile de yargılama başlamadan sonucu ile ilgili değerlendirmeler yaparak yargılama ile ilgili her şeyi bildiği izlenimi oluşturduğu anlaşılmıştır.

Yine şüpheli İlhan SELÇUK telefon konuşmalarında, “Gidiyor, yani her şey elden gidiyor, tuhaf bir durum var, bakalım ne olacak, şimdi YALNIZ 2 TANE ŞEY VAR EĞER KAPATMA DAVASI AÇILIRSA” “BİRDE ÜSTÜNE EKONOMİK KRİZ GELİRSE TÜRKİYE BİRAZ KARIŞIRSA BELKİ Bİ UMUTLAR DOĞABİLİR, YANİ” “ÇÜNKÜ NORMAL YOLLARDAN BUNLARI MÜMKÜN DEĞİL YANİ” “Çok açık görünüyor, bi kere adam kararlı geri adım falan atmıyor” şeklinde söylemleri ile örgütün tüm ümidini AKP’nin kapatılmasına ve ülkede ekonomik kriz ve kaos çıkmasına bağladığı, 

Başka bir görüşmesinde İlhan SELÇUK’un “ŞÖYLE OLACAK GALİBA ANAYASA MAHKEMESİ SON OLARAK KENDİSİNİ TASFİYE EDİLMEDEN BU AKP HAKKINDA PARTİNİN KAPATILMASI KARARINI VERİRSE O ZAMAN ORTALIK BÜSBÜTÜN BİRBİRİNE KARIŞIR” diyerek yargılama sonuçlanmadan çıkacak kararla ilgili değerlendirmeler yaptığı, başka bir görüşmede “Mesala bugün Ertuğrul Özkök ün yazısı baya bir muhalefet yazısı” “…bir yerde bir hesaplaşma olacak heralde…yargı kapatma kararına doğru gidiyor, haberini de verdiler…çünkü göğsünde KAPATILMIŞTIR levhası dururken, AKP bi şey yapamaz. Bir şey yapabilir, isim değiştirir” dediği bilinmektedir.

Kayıt Sıra No:3899 daki görüşmede İlhan SELÇUK “…işte demin Turan telefon etti diyor ki yani BU PARTİYİ KAPATAMAZLARSA BU HAREKAT BAŞARILI OLMAZSA GERİ ÇEKİLİRSE FELAKET OLUR” dediği, M.BALBAY’ ın “Felaket abi yani ondan sonra artık ondan sonra kimse neyi nasıl öngür artık zor abi yani” dediği, İ.SELÇUK’ un “…bir hukuk operasyonu gibi olacak zannediyorum, herhalde öyle planladılar” dediği, M.BALBAY’ ın “Öyle abi” dediği, İ.SELÇUK’ un “Yani asker yerinde duracak ama bunu hızla yapmalılar, şimdi ne olacak eğer çok da direnirlerse falan o zaman asker hukuksal olarak haklı duruma geçecek” “Bu zannediyorum daha derinden bir operasyon raslantısal değil zaten konuşmuştuk daha önce” dediği,

Kayıt Sıra No:3890'da ki görüşmede  İ.SELÇUK’ un “Vallaha Anayasa Mahkemesi eğer radikal bir karar alırda siyasal iktidar partisini kapatırsa” “Türban bir yana Türkiye başka bir sürece girer. KAPATMASI DA GEREKİR BANA SORARSAN” “YANİ BAŞKA BİR ÇIKIŞ YOLU GÖRMÜYORUM. Ne olacak o zaman hemen başka bir parti kuracaklar iktidardakiler ama gayr-i meşru duruma düşmüş olacaklar” dediği tespit edilmiştir.

Dolayısıyla örgüt yöneticisi İlhan SELÇUK, AKP ile demokratik yollar ve yöntemlerle mücadele edemeyeceklerini açıkça ifade ettiği, bu nedenle tüm umutlarını AKP’nin kapatılmasına ve Ülkede ekonomik kriz çıkmasına bağladıkları, diğer taraftan daha yargılama aşamasında “yargı kapatma kararına doğru gidiyor, haberini de verdiler…” şeklinde söylemleri ile yargılama sürecini takip ettiği anlaşılmıştır. 

Diğer taraftan KAPATMA DAVASI sürecinde, Anayasa Mahmakemesi Başkan ve üyelerine yönelik karalama, iftira ve yıpratma faaliyetleri gerçekleştirdikleri ve böylelikle yargılama sürecine müdahale etmeye çalıştıkları, bu kapsamda Anayasa Mahkemesi Başkan ve üyelerini takip ettirip gazeteciler vasıtasıyla fotoğraflarını çektirdikleri ve bu fotoğrafları yıpratmak amaçlı kullanmayı planladıkları, bu kapsamda ,

Tape No: 7107 de kayıtlı 02.04.2008 gün saat: 16.31 de Ferda PAKSÜT ile Ersin BAL arasında geçen görüşmede; F.PAKSÜT’ ün “… şimdi O... ın da mahkemedekilerin hepsi İstanbul a gitmiş maç için” dediği, E.BAL’ ın “Öyle mi” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Ha ondan sonra şey de gitmiş” “Patron da gitmiş” dediği, E.BAL’ ın “Allah Allah maç için bütün Anayasa Mahkemesi ciddi mi söy...” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Ne derler H. K… filan  F…, S… hepsi gitmişler” “Bak sen gidelim demiştin ben sana şey yapmamıştım şey de gitmiş” “Melih filan da gitmiş” dediği, E.BAL’ ın “Gerçekten bu doğru mu şaka” dediği,

Tape No:7110’da kayıtlı 03.04.2008 günü saat: 16.37’de Ferda PAKSÜT’ün Ersin BAL ile yaptığı görüşmede; Ferda’nın “Ersin, A… da gitmiş bunlarla. Nasıl sahtekarlığa bak O…la Vali telefon açmışlar bu da ... şüphelenmişler ya demişler seni de göremedik de kahve içecektik filan ya dedim sen. Ben sana bişey söyliyim mi A….. cebinden asla 200-300 milyon bilet parası vermez.” dediği, Ersin’in “Bugün yoklar değil mi mahkemede dönmüşler mi” dediği, Ferda’nın “Yok iki saat sonra dönecez demişler. Yani kapatma davasının sonucu hani değişebilir diye.” dediği, Ersin’in “Aman aman aman korkutuyorsunuz beni bakalım bekleyecez görecez İstanbul yazmazsa zaten yarın biz yazacaz konuştuk kendi aramızda arkadaşlarla yazmazlarsa yazacaz” dediği, Ferda’nın “Yok bunlar fotoğraflamışlar siz fotoğrafladınız mı.” dediği, Ersin’in “…H. K….. ı filan gördük dedim ki genişte çektiniz mi çektik dediler bugün kullanmalarını bekliyoruz kullanmazlarsa yarın fotoğrafı bana gönderecekler maille bakacam tanınıyorlar mı kim kimdir” dediği, Ferda’nın “Tamam Ersincim. Konuşuruz daha hadi öptüm” dediği,

Tape No:7115’de kayıtlı, 04.04.2008 günü saat:12.11’de Ferda PAKSÜT ve İ. K.’un Ersin BAL ile yaptığı görüşmede;Ferda’nın “İbrahim bey seni tebrik ediyor birlikte oturup karar verdiğimizi söyledim…Fotoğraflar” dediği, Ersin’in “Ha şimdi onu konuşacam işte İstanbulla şimdi geldim bana yollamalarını isteyecem” dediği, Ferda’nın “Yalnız biliyor musun aldığım son habere göre maç ayağına bazıları toplantı yapmış. Dubaide de görüşmeleri tespit ettim. Spot haberler var bende de” dediği, Ersin’in “Bi konuşalım bunları…” dediği tespit edilmiştir.

Tape No:7118, 07.04.2008 günü saat:15:46’da Ferda PAKSÜT’ün Ersin BAL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  F.PAKSÜT’ ün “Ersin iyiyim, şu anda Prag dayım, Prag ın tadını çıkarıyorum, orda nasıl durum” dediği, E.BAL’ ın “Vallahi bir şey yok gelişme, bıraktığnız gibi aynen öyle sessiz sakin bekleyişte” “İşte bugün AKP Merkez Karar Yürütme Kurulu toplanıyor, bu Anayasa değişikliğini gidip gitmememi karar verecekler, o yönüyle” “Bugünün kritik yanı var, onun dışında bir şey yok Anayasa Mahkemesi cephesiyse sakin, halen rapor tabiki yok ortada” dediği, F.PAKSÜT’ün “Hı dün Yargıtayın şeyine gittin mi? Askeri Yargıtayın şeyine” dediği, E.BAL’ ın “Yo gitmedim dün misafirlerim vardı, …” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Haa A.A…… hastaymış gitmemiş H…..geç gitmiş” dediği, E.BAL’ ın “Hı hı enteresan” dediği, F.PAKSÜT’ün “F…. yok F…. zaten her hafta sonu İstanbul da” dediği, E.BAL’ ın “Ha ha ha süpersiniz” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Ersin iyi yaptım dimi” dediği, E.BAL’ ın “Gayet iyi, en doğrusunu yaptınız, mükemmel” dediği, görüşmenin ilerleyen kısmında F.PAKSÜT’ ün “…Bide ben sana bir şey söyleyecem, dün Koray ne diyordu Pragla ilgili bir şey söylüyordu ticaretiyle ilgili. YA BEN SANA BURAYLA İLGİLİ HABER YAZDIRACAM ERSİN, ÇOK İLGİNÇTİ” dediği, E.BAL’ ın “Tamam, tamam” dediği,  

Tape No:7123 20.06.2008 günü saat:18:39 da Ferda PAKSÜT’ün Ersin BAL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F.PAKSÜT’ ün “Dün mahkemede ki üyelere bir broşür dağıtmışlar” “Şey diye H….. istifa etmeli diye, İşçi partisinin broşürü H…… in şeylerde çıkan gazeteler mecmualarda çıkan” dediği, E.BAL’ ın “Biliyorum iBDA-C nin dergisinde görev aldığı” “Anayasa Mahkemesi Üyelerine İşçi Partisi getirdi orda dağıttı üyelerede mi dağıtılmış” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Evet” dediği, E.BAL’ ın “Üyelere değil de postalamışlardır” dediği, E.BAL’ ın “Okumadınız heralde. tabi tabi İbda-c ile ilgili kaç bir haftadır bu yazılıp çiziliyor. H….K…. istifa etmelidir diye” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Melih Aşık yazmış” dediği, E.BAL’ ın “Başkalarıda yazdı şu an hani hangisi idi hatırlamıyorum bir çok yerde var. Çok doğru doğru bir şey tepki bizde şimdi şeyi yazacağız pazartesi yada salı günü çıkacak bu Roportörün ıhh katıldığı paneli” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Raportorun katıldığı paneli yazacaklarmış” dediği, E.BAL’ ın “Evet, evet evet” “Evet İsmail bey ile pazar günü oturup onu hazırlayacağız” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Ama sen onu biraz şeye de yazdır Gökçel e de filanda yazdır” dediği,

Tape No:7165, 25.06.2008 günü saat:21:16 da Ersin BAL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F.PAKSÜT’ ün “Alo Ersin sen bunu şimdi gelmeye başla dedim de yanaşmadı” dediği, E.BAL’ ın “Bi konuşuruz S……bey öğrendimi işi” “S….. Ö….. öğrenmişmi” dediği, F.PAKSÜT’ ün yanındaki şahsa (S….. Ö……. ü öğrendin mi) diye sorduğu, akabinde E.BAL’ a “yok acaba öğrenmez” dediği, E..BAL’ ın “Haberleri yok yani vardır onlarında” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Ersin bu  mahkemede bir huy var azizim, kimse kimsenin herkes herkesin hakkında bilgi” “... karısına bi gazı verdim” “Telefonu açtım ay dedim bizim S…… beylerin eşi dedi” dediği, E.BAL’ ın “ (Gülüyor) Süper” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Şeyde çalışmıyormuydu dedim ... dedim gazetede böyle bir şey çıkmış dedim” “Çarıklı erkanı harp ondan sonra dedim ki ay dedim şimdi dedim bizlerle uğraşmayı bıraksa ... gazı verdim bu gece uyuyamaz” dediği, E.BAL’ ın “Süper olmuş süper yok zaten yüreklerine inmiştir heralde çok çok ağır kesinlik iddia edemiyor  işi bitirmiş işe alındılar diyor nokta koyuyor” dediği, F.PAKSÜT’ ün “E  ABİ  SENDE BANA Bİ İŞ BULURMUSUN YA” dediği, E.BAL’ ın “ŞU DAVALAR BİTSİN BİRLİKTE İŞ YAPALIM SİZİNLE” dediği, görüşmenin devamında F.PAKSÜT’ ün “Peki ben sana  bişey söylicem  bunlara ne olacak bu oğulları işe gireli” dediği, E.BAL’ ın “Bakalım dur şimdi ona  bi açıklama bekliyorum ben” dediği, F.PAKSÜT’ün “Vericeklermi zannediyorsun” dediği, E.BAL’ ın “Vermicekler mi” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Hayır” dediği, E.BAL’ ın “Çünkü doğru diyorsunuz” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Tabi” dediği, E.BAL’ ın “Çok enteresan” “Yani Anayasa mahkemesi bu kadar dönemde savunmasız mı siz çıktınız aslan gibi açıklamanızı yaptınız onlarda kalkıp yapsın  şeyi  söylüyorum şeyle ilgili İlker Başbuğ la ilgili iddia üzerine çıktınız basının karşısına tıkır tıkır söylediniz onlar çıkıp söylesin söylemiyorsu bu suçlamayı kabul etmek demektir çünkü  o orda diyorki CHP nin kanalıyla işe alındılar bunun bunu işbankasında işe girmek değil CHP nin kanalıyla işe girmeyi girmeyi açıklamaları lazım kamuoyuna olay bu ya haftaya görüşelim mutlaka siz beni ben ekiyorsunuz hep bana diyordunuz şimdi siz beni ekiyorsunuz” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Hayır sen zannediyormusun yani bunlar ... o çocuklarımız işe girdiyse girdi dicek” dediği, E.BAL’ ın “Yani ne özelliği varmışta girmiş bu kadar işsiz varken İşbankası Anayasa Mahkemesini 2 tane üyesinin oğlu çokmu başarılıymış yani” dediği, F.PAKSÜT’ün “Hayır canım çocuk özel bilim kolejinden mezun ondan sonra ayrıca ... çok fazla olduğunu zannetmiyorum şeyde bilkenten mezun ondan sonrada işte ...” “..Çocukta varya işe alınacak bi tip değil” dediği, E.BAL’ ın “Hangisi Ö……..ün mü   öbürümü ha Ö……. anladım” dediği, F.PAKSÜT’ün “Gıcık yani şey bi tip kendini bi halt zanneden böyle ukalalar vardır ya” “Ama bu O….. P…. e de çok normal geliyor biliyormusun” dediği, E.BAL’ ın “İşbank onu hayır anlatamadım İşbankasında  işe girmelerine itirazım yok haber diyor ki CHP nin” dediği, F.PAKSÜT’ün “Kusura bakmada O……. da  diyorki CHP de bunları bağlamadık diyor diyor” “Yani zaten bu olaydan sonra bence AKP nin bir çok şeyini tenkit etmemiz lazım Ersin” dediği, E.BAL’ ın “Yani ya  ben telefonda konuşamıyorum ne olur” dediği, 

Tape No:6922 de kayıtlı 26.06.2008 günü saat:20:01 de Ferda PAKSÜT’ün Ersin BAL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F.PAKSÜT’ ün “…N…..’nin oğlu işe başlayalı 1 ay olmuş” dediği, E.BAL’ ın “Hee yeni başlamış hiçbir şey diyemedi zaten” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Hayır AKP şeyi açıldıktan sonra öbürü de müracaat etmiş” “Yani beden ..... VATANDAŞ OLARAK AZİZİM GAZETECİ OLARAK GAZETECİ OLARAK BUNUNLA DA UĞRAŞMANI İSTİYORUM” dediği, E.BAL’ ın “Evet ya lafı mı olur tabi ki ben şimdi” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Hayır 1 ay oldu yani AKP davası açıldıktan sonra başlıyor bakar mısın yani AKP nin yaptığını başkası da CHP yapıyor 35 yaşındaki çocuk bu yaşta” “Bu yaşa kadar azizim bir işe girememiş de iş bankası gibi köklü bir kuruluş maaşı iyi zartı iyi zurtu iyi yani hadi o zaman ben de belediyeyle iş yapana değil de TRT ye gireyim” “1 ay Tek 1 ay çift maaş alayım Ersin” dediği, E.BAL’ın “Aslan arkadaşım benim” “OLUR MU ÖYLE ŞEY KONUŞACAM GEREKSE YAZACAM” “Hayır hayır şeyi de soracam istifa edip etmeyeceklerini yani böyle” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Hayır şeyi de sor bunun da müracaatını sor oldım ya haber” dediği, 

Dolayısıyla kapatma davası sürecinde, şüpheli Ferda PAKSÜT’ün Anayasa Mahkemesi üyelerinin özel hayatları ile ilgili gazeteci Ersin BAL’a bilgiler vererek yönlendirici haberler yaptırmaya çalıştığı, böylelikle Anayasa Mahkemesi üyelerini yargı sürecinde etkilemeyi amaçladıkları,  

Öte yandan KAPATMA DAVASI’nın başlangıcında, şüpheli Ferda PAKSÜT raportörün raporu ile ilgili eski bir AKP milletvekili şüpheli Turan ÇÖMEZ’e bilgiler verdiği, bu bilgileri verirken bilinçi ve kasıtlı olarak ortalığın karışması için kamuoyuna gerçek dışı açıklama yaptıklarını söylediği, bu kapsamda Tape No:7152 de kayıtlı 28.03.2008 saat: 12:27’ de Turhan ÇÖMEZ’ in Ferda PAKSÜT ile bir erkek şahıs arasındaki yaptığı görüşmede; Ferda PAKSÜT’ ün “BİZDE BİLİYOSUN RAPORTÖR ŞEYİNİ VERDİ RAPORU” “.... SIZDIRMADA ESAS REDDEDİLME YÖNÜNDE YALNIZ BİZ BASINA ÖYLE DEMEÇ VERDİK” “Ama biz ORTALIĞI KARIŞTIRMAK İÇİN ÖYLE ŞEY YAPIYORUZ ki biraz karışsın şimdi” “..raportörün raporu öyle diye basında çıkarsa bunlar iyice rahatlar” “Ama iyice TUTUŞMUŞLAR Bulgaristandan geri adım atacam diye demeç veriyormuş” dediği, Turhan ÇÖMEZ’ in “Ha okudum gazetelerden” dediği böylelikle Yargılama sürecini etkilemeye çalıştığı, 

Ayrıca KAPATMA DAVASI devam ederken şüpheli Ferda PAKSÜT’ün Turan ÇÖMEZ’le sık sık görüşerek gizli toplantılar yaptığı, hatta Turan ÇÖMEZ’i evlerine kadar çağırarak bazı konuları bizzat evlerinde konuştukları, aynı dönemde Turan ÇÖMEZ’in siyasi çalışmalar yaptığı ve bu çalışmalar kapsamında, vatandaşlardan edindiğini söylediği izlenimlerini Ferda PAKSÜT’e aktardığı, bu kapsamda yaptığı görüşmerde,

Tape No:7112’de kayıtlı, 03.04.2008 günü saat:17.25’te Ferda PAKSÜT’ün Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede; F.PAKSÜT’ ün “Naptın dünkü görüşme nasıl gitti aman bugünkü” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “İyi çok güzel geçti bi konuşmamızda fayda var ...” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Hı, şeyi nasıl görüyor? Osman abi nasıl görüyor?” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Benim nereye gittiğimi biliyorsun değil mi bugün.” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Anladım işte onu diyorum” dediği,T.ÇÖMEZ’ in “Tamam konuştuk sizden de bahsettik anlatacağım sana sonra” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Ne diyor? Olumlu mu” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Çok olumlu yüz yüze konuşalım oldu mu” dediği, F.PAKSÜT’ ün “O….. abin de yanımda da tamam bi görüşelim biz çünkü Pazar günü yok oluyoruz” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Abla benim de bu akşam bi konferansım var ordan çıkışta keşke bir fırsat olsa da bi kısacık yüz yüze görüşsek söyleyeceğim şeyler var” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Bi telefon çaldırsana o zaman” “(Yanındakilere: Hayır bir konferansı varmış ordan çıkınca çaldıracak bizi) Tamam Turhancım sen çaldır” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Anlatacam şeyler var görüşürüz” dediği,

Tape No:7113, 03.04.2008 günü saat: 22:29 da Turan ÇÖMEZ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F.PAKSÜT’ ün “… Ankara’da mısın” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Ankara’dayım” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Yarın akşam buluşalım mı” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “…yarın yokum yarın şeydeyim Adana’ya gidiyorum” “Osmaniye ye oraları organize edecem sadece pazar burdayım ondan sonra yine bir Ege çıkartması var İzmir’e falan gidiyorum durum bu” dediği, F.PAKSÜT’ ün yanında bulunan şahsa “"Yarın gidiyormuş Turhan şeye Adana’ya gidiyormuş cumartesi de yokmuş anlatacaklarım var diyor çocuk " dediği, akabinde T.ÇÖMEZ’ e hitaben “Bize gelebilir misin Turan” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Şimdi mi” diyerek gelebileceğini söylediği, görüşmenin devamında F.PAKSÜT’ ün T.ÇÖMEZ’in şoförüne evin adresini tarif ettiği,


Tape No:7151 de kayıtlı 07.05.2008 günü saat: 20:42 de Ferda PAKSÜT’ün Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F.PAKSÜT’ ün “...... normal telefondan araya bilirsin” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Yok yok burdan konuşabiliriz yarın sen veya  abiyle bi konuşmam lazım” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Abinle  konuş benim öğlen yabancılara yemeğim var” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Bana ne derse akşam evede uğrayabilirim gündüz bi yerde 5 dakika yüzyüze konuşmak istiyorum” dediği, F.PAKSÜT’ ün yanında bulunan şahsa hitaben (Yarın abimle görüşemem lazım diyor Kulupte yemek yiyin ikiniz) dediği, akabinde T.ÇÖMEZ’e “Kulupte yemek” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Fark etmez makamına uğrarım kulüp olur akşam istiyorsa iş çıkışı bi 5 dakika uğrarım.....” “Ben ofisteyim gelen giden var sorun yok ya ben ayarlarım benim için sorun zaman sorunu yok” dediği, F.PAKSÜT’ ün “.... Öğlen beraber yemek yiyin o zaman” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Nasıl arzu edersen” dediği, F.PAKSÜT’ ün “Kulüpte yiyin orası daha” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Tamam tamam canım” dediği,

Kapatma davasının görüldüğü günlerde şüpheli Turan ÇÖMEZ bir taraftan sık sık Ferda PAKSÜT ile görüşüp toplantılar yaparken diğer taraftan da şüpheli Sinan AYGÜN ve Hurşit TOLON ile birlikte AKP’nin kapatılması durumunda ortaya koyacakları yeni bir siyasi oluşum kurmaya çalıştıkları anlaşılmıştır. Bu konu ile ilgili telefon görüşmelerine bakıldığında, 

         Tape NO:4929’da 01.05.2008 günü saat 13:38 sıralarında X erkek şahıs’ın “Ne yaptın görüştün mü?” dediği,  SİNAN AYGÜN’ün “Kimle he abiyle mi? Görüştüm, dedim ki buranın içerisinde sağlam, milliyetçi hem muhafazakar hem milliyetçi adamlar onlardan bi şey olur dedim ben Cemil Ç…… yönlendirdim işi. Dedim ki bunların aklını başını toparlayabilecek işte 301’inci maddeye karşı duran bu Kürtlere karşı baya mücadele eden bi adam. Bence o dedim ondan sonra başka diyor  yok mu kimse diyor dedim valla benim gördüğüm o yani başka var mı bilmiyorum biz siyaseti karışmayız diyor ben sana şeyi vermek için dedim diyor dedim bi çağır bi konuş kendisiyle bizim çağırmamız olmaz dedi o talep etse dedi görüşeyim dedi sonra o abi aradı beni, beni bi abi aradı dedi görüştün mü görüştüm anlattım ona da talepte bulunuyor senle bi görüşmek istiyormuş herhalde bugün yarın görüşecekler” dediği, 

Tape No:6261 da kayıtlı 27.03.2008 saat:12.46 da Hurşit TOLON’un Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit TOLON’un “Dostum saygılar sunarım..” “.. Ruhi Bey le beraberim, ikimizin de selam ve saygıları var.” “Birincisi hemen söyleyeyim, ben bugün sayın HABERAL IN ofisini oradım sabahleyin erkenden, sekreteri hanımefendiyle konuştum.” “Kendisi Ankara dışında.” “Yarın öğlene kadar zamanımız olduğunu söyledim. Yarın sabah bize bir randevu verebilirse mutlu olacağımızı, olmazsa önümüzdeki hafta talep edeceğimizi söyledim.” “İki, bugün için konuştuk ama sonra şunu düşündüm, niye belki az insanımız katılır bugün, sizce de uygunsa bugünkü toplantıda, biraz sonra katılacağım ben, bizim genel kurula efendim önümüzdeki hafta zat-ı alinizin isminden bahsederek burada olacaklar 10-15 dakika bizle dersem” “Perşembe günü 2:30 dan sonra” dediği, Turhan ÇÖMEZ’in “Tamam efendim, memnuniyetle.” dediği, 

*Tape No:6266 da kayıtlı 31.03.2008 saat:16.54 da Hurşit TOLON’un Ümit ÖZDAĞ ile yaptığı görüşmede; A.Hurşit TOLON’un “…. bu hafta içinde burdaysanız bi dostumuz hemen şöyle söyliyim ÇÖMEZ sizinle bir görüşme yapmak ister müsait olursanız ben ayarlıcam size danışcam” “ Prensipte uygun bulurmusunuz” dediği, Ümit ÖZDAĞ’ın “Hiç bir sakıncası yok efendim …tabi ki” dediği, 

*Tape No:6272 da kayıtlı 03.04.2008 saat:13.20 da Hurşit TOLON’un Turan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede; A.Hurşit TOLON’un “Değerli dostum Tolon saygılarını sunuyor efendim” “Meşgul etmicem zatıalinizi biliyorum ne kadar yoğunsunuz o görüştüğümüz dostumuzdan henüz cevap almadım bi kaç kez aradım telefonu sekretere çıkıyor sekreterine not bıraktım  takip ediyorum.. bir” “İkincisi ben 14:30 belirttiğim yerin lobisinde olucam zatıalinizle mulaki olucam o buyurduğunuz gibi görüşürüz sonra yukarı birlikte çıkarız” “Ben 14:30da ordayım saygılarımızı sunuyorum size” dediği, Turan ÇÖMEZ’in “…tamam değerli paşam” dediği,  

         Tape No: 4936’da 03.05.2008 günü saat  20:29 sıralarında Turhan Çömez ile Sinan AYGÜN arasında yapılan görüşmede hal hatır sorduktan sonra, Turan ÇÖMEZ’in “Televizyon programları yaptım senin haberlerini okudum döndüm seni çok meşgül etmeyim Cemil abi’ler düğmeye bastılar mı parti için” dediği  Sinan AYGÜN’ün “Ben dün beraberdim bendeydi” “Ee benim o diğer vatandaşla ilgili görüşlerimi bildirdim ona” “İlettim” “Geçen gitmiştim ziyarete” dediği, Turan ÇÖMEZ’in “Ha ha evet evet evet” dediği  Sinan AYGÜN’ün “Onu söyledim kendisine”  “Ama ee onla görüşcekler” “Senle görüşmesi gerektiğini söyledim tabi dedi ayarla görüşelim dedi böyle hani iyi dedi senin burda görüşelim dedi” dediği  Turan ÇÖMEZ’in “Tamam tamam” dediği  Sinan AYGÜN’ün “Durum bu” dediği  Turan ÇÖMEZ’in “Ben Ankara’dayım planla abi ne zaman diyorsan oldu mu” dediği  Sinan AYGÜN’ün “Tamam abi önümüzdeki hafta görüşürüz” dediği,

      Tape No: 4937’de 04.05.2008 günü saat13:46 sıralarında A.Ş……. ile Sinan AYGÜN arasındaki görüşmede; A.Ş’nin “demeçlerini görüyorum yani ŞENER parti kurarsa beraber çalışırım demişsin” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Bi mahsuru var mı” dediği, A.Ş.’in “Ya hiç mahsuru yok ya”   SİNAN AYGÜN’ün “Çok adam aradı abi ya dediği”, A.Ş..’in “Yani Abdullatif ŞENER’den iyi bir başbakan olur demişsin” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Daha ne deyim abi ya”  dediği, A.Ş’in “Yani bu alenen dünya aleme bunları ilan ettiğine göre demek ki ee gönlünde sağlam bir yerim var” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Ondan hiç şüphen olmasın abi bunu ben daha önce geçen hafta yapmıştım o röportajı sana söylemedim çıksın ondan sonra söyleyim dedim” “Allah için çok seviyorum sen çok düzgün bir adamsın adam gibi bir adamsın abi, O yüzden ne elimizden geliyorsa…” dediği ,

Tape  No:4952’ de 17.05.2008 günü saat 11:04 sıralarında X Erkek Şahıs ile Sinan AYGÜN arasındaki görüşmede; X Erkek Şahsın “Abi şimdi biz bu Turan ÇÖMEZ hareketiyle ilgili Konya’da ciddi bi yapılanmaya gittik ve çok ciddi bi çalışmayla,Yani aşa yukarı şehir merkezinde kilit köşe, Bir 300 civarında önemli bir esnaf kitlesini yazdık, yalnız ben Turan Beyin ekibinde bi takım insanlar var, E bunlardan hiç hoşlanmıyorum yani bu adamlar buraya geliyolar konuşma yapmaya çalışıyolar politikayı bilmiyolar” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Kim onlar?” dediği, X Erkek Şahsın “Biri A.P….. Paşa” “Tanıyorsunuzdur siz onu” dediği,  Sinan AYGÜN’ün’ün  “Bilirim” dediği, X Erkek Şahsın “Biri de A… Y…isminde bir e şey nedir o MİT Müsteşarlığında Daire Başkanıymış eski” SİNAN AYGÜN’ün “Şimdi bak” “Bu işler Turan çalışıyo Turan’ın çalıştığını biliyorum bana da geliyo gidiyo” “Öbür taraftan öbürü çalışıyor” “Şimdi bunlar bırak insanlar kendini parlatsın Turan’da parlatsın öbürü de parlatsın” “Onun yanında A…Y…. şu anda var ilerde olcak diye bi şey yok bu işlerde” “Onu Turan’ı bi yanımıza çekeriz öbür taraftan öbürünü çekeriz öbür taraftan öbürünü çekeriz ben şimdi isimlere girmek istemiyorum”  “Ankara’ da herkes çalışıyo herkes bi iş yapıyo bunları sonra bi bayrak altında rahatlıkla toplayabiliriz çünkü bu çalışan adamların tamamı değil, Turan ÇÖMEZ şahıs olarak iyi bi isim iyi bi marka”, “Sisteme itiraz etmiş bi adam” “Sen bu şekil devam et, bizde çalışıyoruz biz boş durmuyoruz zaten herkes çalışıyo zaten Abdullatif’te çalışıyo zaten yani Abdullatif’in çalışması televizyona çıkıyo çalışıyo illere gidiyo çalışıyo konferanslara gidiyo çalışıyo bu bir siyasi çalışmadır” dediği, 

Tape no:5014’de 05.05.2008 günü saat 17:04’de Mustafa BALBAY ile MUSTAFA ÖZBEK arasında yapılan görüşmede; Mustafa ÖZBEK’in “Partiyi kuruyoruz bak ona göre hazırlan” dediği  M.Ali BALBAY’ın “Tamam Başkanım konuşuruz başkanım bakarız şey yani bu şu var AKP’ nin kapatılacağını AKP’ liler de kabul ettiler artık şimdi sonrasına hazırlanıyorlar bunlar” demesi üzerine Mustafa ÖZBEK’in “Hazırlansın da o hikaye onların dosyaları açıklansın önemli olan o istediği kadar parti açsın onlar” dediği ,

*Tape No:6352 da kayıtlı 29.05.2008 saat:17.39 da Hurşit TOLON’un X Bayan /Alev… ile yaptığı görüşmede; Türk Metal Sendikasını aradığı ve Ahmet Hurşit TOLON’un “Sayın ÇÖMEZ le birlikte geleceğiz” “Pazartesi günü hangi saatte uygun görüyorsanız o zamanda sayın SÖYLEMEZ le geleceğiz” dediği, Alev’in “U…. S….. le efendim” “pazartesi için ben bi genel başkanla görüşüyüm” “Size bilgi veriyim efendim” dediği, 

Kapatma davasında karar aşamasına gelindiği gün Anayasa Mahkemesinde gizli bir şekilde  yapılan duruşma ile ilgili şüpheli Ferda PAKSÜT’ün gizlice aldığı bilgileri gazeteci Ersin BAL ile paylaştığı ve değerlendirmeler yaptığı, değerlendirme yaparken Anayasa Mahkemesi başkan ve üyeleri hakkında gerçek dışı ve karalayıcı sözler sarf ettiği, Ersin BAL’ın da konu ile ilgili somut bilgiler elde edemediklerini söyleyerek Ferda PAKSÜT’ün söylediklerinin asılsız olduğunu söylemeye çalıştığı anlaşılmaktadır. Bu konu ile ilgili telefon görüşmelerine bakıldığında, 

Tape No:7135’te kayıtlı, 30.07.2008 günü saat:18.05’te Ferda PAKSÜT’ün Y. A. ile yaptığı görüşmede; Ferda’nın “Ha ben Ferda merhaba yanlış bilgiymiş 6 ya 5 kapanmamış. Ama çok güzel şeyler var tabi ortada yani o kadar güzel şeyler var ki ortada tabi insanoğlu hangi konumda olursa olsun insan.. Evet evet şimdi Osmanla konuştum demek ki bazıları bazı şeyleri alıyorlar aldılar..Bende size bir iki tane konuda şey verecem onları araştır. Bazı arkadaşlar mesela bazı arkadaşların bazı ihalelerle ilgili.. ve çok uyduruk bir ceza vermişler biliyor musun. Yani diyecek hiçbir şey yok görüşelim tamam mı” dediği, Yılmaz’ın “Tamam oldu peki” dediği,

Tape No:7127’de kayıtlı, 30.07.2008 günü saat:13.43’te Ferda PAKSÜT’ün Ersin BAL ile yaptığı görüşmede; Ersin’in “…öğleden sonra akşama doğru oylama yapılacak” dediği, Ferda’nın “Evet, ne diyosun sen, yani H…. o kadar ... yani o nasıl böyle bişeye izin veriyoki markaja alınmaya” dediği, Ersin’in “Vallahi ben ne diyebilirim orda her insanın hür bi iradesi var hür 1 de oyu var” dediği, Ferda’nın “PEKİ SEN NİYE AMA BAK BELEDİYEDEN OĞLU İŞ ALDI BUNUN ÜSTÜNE GİTMEDİNİZ” dediği, Ersin’in “Çıkaramadık ne yani.. Somut somut somut veri lazım yani , somut veri lazımki..” dediği, Ferda’nın “Konuşalım tamammı ben şimdi biyere…Ya çok ama şey yani inanılmaz” dediği, Ersin’in “Görecez bakalım ne yapacaklar görecez” dediği, Ferda’nın “ Sen şeymisin ya 1 oy 1 oy” dediği, Ersin’in “E nerden yani bi tarafa şu tarafa A A ya şu kadar B ye şu kadar onu nerden eminsiniz emin olamazsınız.. Tamam görüşürüz..” dediği belirlenmiştir.

          SON DÖNEMDE AKP Yİ BÖLME ÇALIŞMALARI 

Şüphelilerin kendi aralarında yaptıkları telefon görüşmelerinde, Kapatma davasının devam ettiği süreçte bir taraftan da AKP’yi bölme ve parçalama faaliyetlerini sürdürdükleri, bu kapsamda AKP Milletvekili ve Başbakan Yardımcısı Abdüllatif ŞENER’i istifa ettirerek bir parti kurdurmayı planladıkları, bu konuyu açıkça ifade eden şüpheli Sinan AYGÜN’ün karşısındaki şahsın sorusu üzerine “NASIL BÖLECEĞİZ BAŞKA TÜRLÜ” sözleri ile bu durumu ortaya koyduğu, 

Ayrıca henüz kapatma davası ile ilgili karar çıkmadan neredeyse 2-3 ay kadar önce AKP’nin kapanacağını kesin gözüyle baktıkları ve bu konu ile ilgli de şüpheli Sinan AYGÜN’ün yine bir kişinin sorusu üzerine “ABİ BU PARTİ KAPANACAK, TAYYİP YASAKLANACAK” şeklinde cevap verdiği,

Diğer taraftan yine başka bir şüpheli Gürbüz ÇAPAN’ın kapatma davası ile ilgili karar çıkmadan bir ay kadar önce yaptığı bir konuşmada, Abdüllatif ŞENER’le birlikte parti kurma çalışmaları yapmak istediğini, karşısındaki şahsın soruları üzerine “YANİ TÜRKİYE KARTLARINI YENİ KARIYO, YENİ Bİ OYUN KURUCAZ, BU MAHALLENİN ŞEY OYUNCULARI DEĞİŞMİYO” sözlerinin çok dikkat çekici olduğu, dolayısıyla tüm bu verilerin Ergenekon Terör Örgütünün Siyaset dünyasını nasıl ve ne şekilde yön verdiğini açıkça ortaya koyduğu, bazı şüphelilerin telefon  görüşmelerinde de bu durumu açıkça itiraf ettikleri anlaşılmaktadır.

Tape No:4943’de  08.05.2008 günü saat  21:42 sıralarında X Erkek Şahıs ile Sinan AYGÜN arasındaki görüşmede; X Erkek Şahıs’ın “Ergün BABAHAN bugün şey yazmış gaza gelme Abdullatif, DOĞAN grubu seni gaza getirmeye çalışıyo diye”  “Fakat millet senin Abdullatif başbakan olur açıklamanı konuşuyo ha” dediği, Sinan AYGÜN’ün “NASIL BÖLECEKTİK DEDİĞİ”, X Erkek Şahıs’ın “ÖYLE DİMİ” dediği, Sinan AYGÜN’ün “HII. NASIL BÖLECEĞİZ BAŞKA TÜRLÜ” dediği, X Erkek Şahıs’ın “PEKİ BU HERİF BÖLEBİLİR Mİ SENCE” dediği, Sinan AYGÜN’ün  “Ee başladı bile” “İşte bu kendini partiden attırmaya çalışıyo şimdi” dediği,  X Erkek Şahıs’ın “İşte biz bunun yanında durabilir miyiz abi” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Yok daha niye duralım dursun biz bir köşede dursun lazım olursa gider dururuz Türkiye’de kimin nerede duracağı belli mi şu anda o yüzden” dediği, X Erkek Şahıs’ın “BEN BUNU BEN BUNU BİZİM KANALA ÇIKARTTIRAYIM MI UFAK UFAK İSTER MİSİN” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Çıkarttır çıkarttır çıkarttır” dediği, X Erkek Şahıs’ın “O zaman sen ona bi söyle istediği zaman alalım bunu biz” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Tamam bi konuşayım bakayım tamam mı kardeş” dediği,

      Tape No: 4946’da 10.05.2008 günü  18:08’de X Erkek Şahıs ile Sinan AYGÜN arasındaki görüşmede;  X Erkek Şahıs’ın “Ne yapıyoruz ya bu ortalık ne oluyor, ne diyorsunuz ya uyuyor musunuz bir parti kursanıza” dediği,  Sinan AYGÜN’ün “Valla var zamanı daha parti kapansın bakalım bir Temmuz, Ağustos’u görelim bakalım” dediği, X Erkek Şahıs’ın “Öylemi edelim” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Tabi canım” dediği, X Erkek Şahıs’ın “Ya şimdi biraz acele edin ya, biz arkadaş sizi bekliyoruz ya” dediği Sinan AYGÜN’ün “Yok parti kurmak kadar kolay bir şey yok Türkiye’de, parti hazır” dediği  X Erkek Şahıs’ın “Valla valla  arkadaş ne diyelim yani biz, dört gözle sizi bekliyoruz biz” dediği  Sinan AYGÜN’ün “Bekleyin az kaldı az kaldı az” dediği,

        Tape No: 4947’de  13.05.2008 günü saat 10:06’da Sinan AYGÜN ile  B. Ş arasındaki görüşmede; B. Ş.’in “Başkan ne olur, ne yapacaklar bunlar?  ara seçim mi yoksa genel yerel mi?” dediği, Sinan AYGÜN’ün “ABİ BU PARTİ KAPANACAK, TAYYİP YASAKLANACAK” “Bunlar seçime gidecekler, yani Tayyip parlamentoya giremez, bildiğim gördüğüm, Ankara’da konuştuğum kadarıyla, mağdurları oynayacak birde bu adam üç dört yıl,” “Dört yıl sonra Cumhurbaşkanlığı seçimi var, bu adam buna hazırlanıyor şimdi Cumhurbaşkanını halk seçecek ya” “Bu dört yıl boyunca gezecek yasaklı. mağdur,  zavallı… birde cemaat, tarikat davası… sonra bunun 110 tane adamı olacak içerde illaki olur 110 milletvekili bunu aday gösterecekler Cumhurbaşkanlığına çıkıp halkın karşısına çıkacak bu proje bu” dediği, B. Ş.’in “Proje bu pekala bu ara seçimde de bağımsız milletvekili adayı olmaz mı?” dediği 
Sinan AYGÜN’ün “Olmaz abi hayır, siyasi yasak abi parlamento siyaset yeri” dediği  B.Ş.’in “Hayır yasa şu, Sinan’ cığım yasa şu diyor ki; Siyasi partilere üye denetçi ve yönetici olamaz. Yasa bu isterse bağımsız aday olabilir”dediği, Sinan AYGÜN‘ün “Abi şimdi o senin söylediğini şeyde söylüyor. Bizim Yargıtay Başsavcısı neydi?” dediği B.Ş.’in “Sabih KANADOĞLU” dediği Sinan AYGÜN’ün “Sabih KANADOĞLU’ da söylüyor  ama “Tayyip’in ağzına bal sürmek için söylüyorlar öyle tahmin ediyorum.”dediği , 

*Tape No:7996’da kayıtlı, 19.06.2008 saat:22.58’de Gürbüz ÇAPAN’ın Ayşe..? ile yaptığı görüşmede; Görüşmenin başında İngiliz Parlementosundan bir şahsın Türkiye’de ağırlanması ile ilgili konuştuktan sonra, G.ÇAPAN’ın “…Abdulatifle benim arayı bulsana” dediği, AYŞE’nin “A ben çok iyi tanıyarum onu görüşmek mi istiyosun?” dediği, G.ÇAPAN’ın “Ya sen konuş yapalım beraber bi yeni parti yapalım boşver” “Şimdi Hikmet ÇETİN i Celal DOĞAN ı falan filanı katan” “Yani bu solun noktaları var ya” “Onları da içine alan merkez parti yapalım” “…onun bize bizim ona ihtiyacımız olacak ama yani şimdi sırayla binicez biribirimize yani yapacak bişey yok yani” dediği, AYŞE’nin “A bana benim kendi şahsi fikrimi sorarsan gerçi bu sıra çok uzağım hani belki doğru bi tespit değildir ama bence parti de Melih GÖKÇEK ve Cemil ÇİÇEK grubu varya onlara karşı olan baya kalabalık bi grubu tutabilir elinde Abdullatif tutabiliyo yani ya sen benden daha iyi biliyosundur bu benim” dediği, G.ÇAPAN’ın “Sen o kısımı boşver şimdi adama adama deki bi temas edelim adamla” “YANİ TÜRKİYE KARTLARINI YENİ KARIYO, YENİ Bİ OYUN KURUCAZ BU MAHALLENİN ŞEY OYUNCULARI DEĞİŞMİYO” dediği anlaşılmıştır.

ÖRGÜTÜN GERÇEKLEŞTİRDİĞİ SİYASİ FAALİYETLER

Ergenekon Terör örgütü siyaset dünyasına yön vermek için bir taraftan  mevcut siyasi partiler üzerinde yukarıda anlatılar çalışmaları yaparken bir taraftan da kendi siyasi çalışmalarını yürüttekleri anlaşılmıştır. Şüphelilerin kendi aralarında yaptıkları telefon görüşmelerinde özellikle kapatma davasının devam ettiği süreçte örgüt içersinde bir çok koldan siyasi çalışmaların yapıldığı görülmüştür. 

Bu kapsamda örgütün yönetici kadrolarının yönlendirmeleri ile çalışmalara başlayan Turan ÇÖMEZ’in faaliyetleri yukarıda anlatılmıştı. Diğer şüphelilerin telefon kayıtlarına bakıldığında aynı dönemde örgüt içersinde örgütün yönetici kadrosunun yönlendirmesi ise yoğun bir şekilde siyasi çalışmalara başlanıldığı anlaşılmıştır. Konu ile ilgili telefon kayıtlarına bakıldığında;
*Tape No:6237 da kayıtlı 18.03.2008 saat:12.44’de Hurşit TOLON’un X Erkek Şahıs ile yaptığı görüşmede; X Erkek ŞAHSIN “İstanbuldaki siyasallaşma toplantısı çok güzel geçti. Hiçbir karar beyan etmememe rağmen siyasallaşma kararını aldılar abi” dediği, A.H.TOLON’ un “Çok güzel” dediği, X Erkek ŞAHSIN “Yurtta birlik koydular adını” “… Kurultayı kısa döneme çektiler yani Mayıs ayı içerisinde kurultayı yapmayı düşünüyorlar orda ilan etmeyi düşünüyoruz partiyi” “Bu şekilde yürüyoruz bu bilgileri vereyim hayırlı olsun önümüzdeki günlerde de bu yol haritasını için bir araya gelecez toplantı yapacaz 3-5 arkadaşla ve birgün sizinle beraber bir yerde bir çay içer durumu bir daha değerlendiririz” dediği, A.H.TOLON’ un “Hay hay efendim” dediği, X Erkek ŞAHSIN “Yarınki toplantıda. Kadınlar toplantısında bu 20 sine aldıkları için size sizde toplantıdaydınız şey yapmadık onu …. şimdi Nihat GENÇ yürütüyor ondan sonra sizden tarih alacaklar sizin içinde bir toplantı yapacaklar” dediği, 

*Tape No:6253 da kayıtlı 25.03.2008 saat:22.09 da Hurşit TOLON’un İsmet TUNCER ile yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit TOLON’un “… bir dost gurubu ile beraberim ama çok önemli bişey var siz yarın saat 9:45 ten itibaren müsaitmisiniz …” dediği, İsmet TUNCER’in “Tamam 9:45 de dediğiniz yerde ...” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “… sizi alacam bi dostuma götürecem” “O dostuma bu çalışmaları söylemenizi anlatmanızı istiyorum büyük bir birlikteliğin dostluğun oluşması için”  dediği ve “Boğaz sokak Sheraton ın sheraton ın önünden geç ana giriş kapısının önünden geç hemen sola dön işte boğaz sokak orası” “… 7/1 polatkan apartmanı saat onda ben ordayım” diyerek buluşacakları yeri tarif ettiği,  devam eden konuşmasında “… senden ricam şu”  “Şimdi ben dostumla beraberim O Ona beraberce nerden başladık nereye geldik saat onda orda buluşuyoruz onda buluşuyoruz” dediği,

*Tape No:6321 de kayıtlı 07.05.2008 saat:12.23 da Hurşit TOLON’un İsmet TUNCER ile yaptığı görüşmede; İsmet TUNCER yeni parti kurma çalışmalarıyla ilgili Abdullatif ŞENER, PAMUKOĞLU nu örnek gösterdiği ve eleştirdiği,  Ahmet Hurşit TOLON’un “bırak Pamukoğlunu falan esas şey var .. Ergun bey vardı hatırlarsın eski Müşteşar” dediği, ismet Tuncer’in “.. Ergun ÖZDEMİR iyi bir arkadaştır o” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “.. onlar ayrı bir çalışmayı organize ediyorlar kendi mensupları olduğu grupta …ben isimlerini söylemeyeceğim ama tanıdığın kişiler bizim çalışmalarımıza katılmış isimler onlar yeni bir mevcut kendi siyasi partilerini üst düzeyinde hakimiyet tesir etmek üzere bir çalışma içindeler” “….. Pıtırak gibi dediğin söz doğru .. her aklına gelen işte ben hep birleşiniz dedim birlikte işte hala öyle diyorum” “Biraraya gelip oturalım ben yokum diyorum anlamıyorlar …benim derdim beraberliği sağlamak ..” dediği, İsmet TUNCER’in “.. iş adamları yine kıvırıyor” “…. Altmışa yakın İl de 1 ve 5-6 kişilik isim listesi tespitleri tamamlandı Ankarada” “Bir ara o size takdim edilecek” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Tabi bakınız bu güzel çalışmayı diğerlerinin yaptığı çalışmayla monte etmek güzel olmaz mı” dediği, İsmet TUNCER’in “Montajda olur ama işte dediğim gibi bunlar yanlış yapıyorlar şuanda yapılacak olan bir tek şey sizinde benimde üzerinde durduğumuz gibi” “Bu isimleri toparlayıp bir araya gelip kararı onlara verditmek” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Ama Eylül Ekime kadarda bunu pekiştirmeyi düşünüyorlar…”  dediği, 

*Tape No:6354 da kayıtlı 30.05.2008 saat:11.15 da Hurşit TOLON’un Şahin MENGÜ ile yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit TOLON’un “Sayın vekilim …” “Efendim hürmetler ediyorum günaydın Hurşit TOLON”  dediği, Şahin MENGÜ’nün “… paşam emredin” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Manisa çok müsbet” “.. iki taraflı hem sizin” “Benden beklediğiniz hemde yakası değişik olan” “Ben iki taraftan ayrı ayrı talep ettim” dediği, Şahin MENGÜ’nün “Tamam Paşam çok sevindim buna nasıl mutlu ettiniz beni çok teşekkür ederim” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Siz bizi hep Türkiyeyi mutlu edeceksiniz inşallah” “Şeyde edeceksiniz inşallah zannediyorum o sevgili arkadaşımızda onların belini bükecek” “Herhalde gerekli işlemi yapıyordur o bana ne tereddüp ediyorsa hazırım biliyorsun” dediği, Şahin MENGÜ’nün “Bak Paşam bazı konularda parlementoda Ordu ile ilgili yani ... ile ilgili kanunlar geldiği zaman ben yapacağımı sana söyleyeyim Defteri Kalemi toplayıp senin önüne geleceğim” “Önüne geleceğim sen bana ders vereceksin ben çıkıp orda söyleyeceğim” dediği, 

*Tape No: 6375 te kayıtlı 17.06.2008 günü saat:18:27 de Hurşit TOLON’un İsmet TUNCER ile yaptığı görüşmede, A.Hurşit TOLON'nun; “Haftaya salı günü öğleden sonra Ankarada müsait misin” dediği, İsmet TUNCER'in; “Evet efendim cuma günü Ankaraya dönüyorum” dediği, A.Hurşit TOLON'nun; “O zaman bi not alır mısınız ayın üçünde konuşuruz” “... Okuyanda burda salı günü” “Haftaya salı günü saat 16:30” “Hereke Sokak” “Numara 4” “Çankaya bu şeyden Reşit Galipten inerken Reşit Galipten aşağı doğru inerken” “Evet bizim buradaki çalışma grubu tanıdığınız ekip diğer gruplarla beraber sizde ne yaptınız işte birlikte çalışacak mıyız katılacak mısınız düşünesiyle geliyorsunuz tamam mı” dediği, İsmet TUNCER'in; “Tamam efendim” dediği, 

*Tape No:6381 de kayıtlı 22.06.2008 saat:12.58 de Hurşit TOLON’un İsmet TUNCER ile yaptığı görüşmede; İsmet TUNCER’in “24 de toplantıya katılıyoruz” dediği, Hurşit TOLON’un “Saat 16:30 da Hereke sokak No:4 efendim oraya mutlaka katılmanız lazım oraya şeyi anlatmamız lazım”  dediği, İsmet TUNCER’in “Elim kolum bağlanır paşam” dediği, Hurşit TOLON’un “Yani oraya şeyi söyleyin bu 4 yıldır süren çalışmanın alt yapısını oldu mu” dediği, İsmet TUNCER’in “Eyüp AKTEPE bildiniz” dediği,

*Tape No: 6099 da kayıtlı 18.04.2008 saat:18.08 de Şener ERNUYGUR’un Osman…? ile yaptığı görüşmede; Osman’ın “ Bugün Giresun dayım Osman BOLULU burada, 17 Nisanla ilgili bir …” “Hilmi Beye genel başkanımızın senin için böyle düşündüğünü falan söyledim. Diyor ki, kabul etmek istemiyor, şu bakımdan işte şubede kalmam lazım, bir de belediye ile ilgili bir şeyleri var, tasarıları var yani.” “Belediye seçimlerinde”  “Aktif çalışmak istiyor, onu arz edeyim dedim. Üçüncü de bize bu efendim siz çok” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Bu belediye seçimlerinde de yardımcı olunabilir o zaman, şey yapılır da bakılır. ...” dediği,

*Tape No:6449’da kayıtlı, 04.05.2008 günü saat:15.00’da Halis Yavuz IŞIKLAR’ın Saadettin TANTAN ile yaptığı görüşmede; aralarında bir süre basına yansıyan siyasi gelişmelerden bahsettikleri, bu çerçevede Halis’in “Vallahi şeyde geçen gün o her Salı toplanıyorlar o Danıştay üyeleri geliyorlar eski üyeler geliyor ondan sonra Sabi KANATOĞLU geliyor, şey geliyor Erol MANİSALI hoca eliyor filan Fenerbahçe Orduevinde salı günü her salı öğleden sonra böyle elli kişi var Generaller, Amiraller, Büyükelçiler filan var. …AKP geçen gün ben uluorta sohbetler var yani  herkes bir konuya giriyor falan filan. İŞTE TÜRKİYE DE YENİ BİR ARAYIŞIN İÇENDELER. Ben de inadına gündeme getirdim dedim ki; yani sayın Tantan da böyle birleştirici unsur şey ediyor filan sizler ne düşünüyorsunuz dedim. İlker Paşa da var yanımda ondan sonra, valla şey kalktı o eski Orgeneral, zaten başkanlığı o yapıyor eski Hava Kuvvetlerinden emekli olan ismini unuttum 85 yaşında yaşlı bir adam ama çok zeki bir adam. Ondan sonra dedi ki; sayın Tantan en güzel adres dedi yani gidilecek yer dedi…” dediği,

*Tape No: 6457 de kayıtlı 07.04.2008 saat:20.05 de Ufuk Mehmet Büyükçelebi’nin Soner GÖKSEL ile yaptığı görüşmede; bir süre hal hatır sorduktan sonra AKP ye karşı açılan kapatma davası ile ilgili konuşmaya başladıkları, bu çerçevede Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin “…kapanacak yani, bunun şeyi yok.” Dediği ve bir süre söz konusu dava süreci hakkında görüştükleri, devamında Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Tansu hanımın durumu ne?”  dediği, Soner GÖKSEL’in “Tansu hanımla konuştum, dün değil evelsi gün.” dediği, Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin “O zaman ben yarın bir arayayım da onu, ben bir konuşayım.” dediği, Soner GÖKSEL’ in “Süleyman ın bu yaraya merhem olmayacağını da bir anlat” dediği, Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin “O başka yerlere çalışıyor o, biliyorum onun ben ne olduğunu” dediği, Soner GÖKSEL’ in “Yani onlar biraz dinci kesimle ilişkili değil mi?” dediği, Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Şimdi Tansu Hanım ın inmesi gerekiyor yani, bunun şeyi yok… Zaten 60 küsur yaşına geldi, bu son şansı yani biter… Ben onu anlatacağım, söyleyeceğim yani. Yani konuşacağım, dur bakayım yarın bir arayayım da.” dediği, devamında şu anki DP genel başkanını kastederek “…bu Süleyman ı ne yapacağız, Süleyman biraz döndü.” Dediği, Soner GÖKSEL’ in “ben onlarla dargınım, ben konuşmuyorum Süleyman la” dediği, Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Ben konuşuyorum valla ne yapayım. Onun vaziyeti önemli, içeriyi bilmem lazım” dediği, Soner GÖKSEL’ in “Nevzat tan alıyorum bütün bilgiyi” “Nevval Sevindi den alıyorum. İçeride de büyük karmaşa var” “Ben de bastırıyorum zaten, sen de bastır…Bu işi biz yapacağız zaten” dediği,

*Tape No: 7441 de kayıtlı 21.01.2008 günü Saat:17.21 de Tanju GÜVENDİREN’in, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın telefonu “Emredin efendim” diye açtığı, Tanju’nun “Bu Moğoltay görevdeyken bir kurula başkanlık yapıyordu bunun başkan vekilini şuandakini tanıyor muyuz?” diye sorduğu, Ahmet Tuncay’ın “Evet” dediği, Tanju’nun “İyi mi?” diye sorduğu, Ahmet Tuncay’ın “Evet” dediği,

*Tape No: 7532 de kayıtlı 20.03.2008 günü Saat:12.31 de Tanju GÜVENDİREN ile yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “1 Mayısta…Partiyi kuracaz tamam mı” “Bu Türkiye yi biz İktidara gelecez kurtaracaz abi bunun başka çaresi yok” dediği, Tanju GÜVENDİREN’in; “….1 Mayısta mı kuruyosun niye lan kominis bayramında kurma kardeşim” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Şimdi öyle şey yaptık sana ben bi şey yapayım da adı da Birlik Partisi” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Umut için Birlik Partisi” “UBP” “…insanlar Birlik ve Umut kelimelerinin içinde geçmesini istiyorlar” dediği, Tanju GÜVENDİREN’in; “Tamam çok bilir senin insanların….” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “...1 mayısta İçişleri Bakanlığına verecez şeyi” dediği, Tanju GÜVENDİREN’in; “1 Mayısta vermeyin ya 30 nisanda ver ya 2 mayısta var” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Peki o zaman tamam 30 Nisanda ...” “...bu Parti ile ilgili çalışma için ben sana bilgi verecem” dediği,

*Tape No: 7864 de kayıtlı 17.06.2008 günü saat 22:30’da Yaşar OKUYAN’ın, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı aramasıyla yapılan görüşmenin devamında Yaşar’ın “Şimdi konuştunuz mu hocayla” diye sorduğu, Ahmet Tuncay’ın “Tabi tabi onlar yarın sizdeler” dediği, Yaşar’ın “Tamam 10’da yani ben onu çünkü bir daha bileyim ki boşuna gitmeyelim” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Yo hayır program hayır hayır program değiştirmedik... sizdeler yani,…, Yarın ertesi gün,…, Sizinle birlikteler” dediği, Yaşar’ın “O zaman bir taslak çalışalım,…, Şey yapalım onun daha sonrasında da hep beraber bir değerlendirme yapalım” dediği, Ahmet Tuncay’ın da “Memnuniyetle” dediği, devam eden görüşmede Yaşar’ın “Bak o böyle bir bir buçuk saat Hocadan ben yarın rica edecem sende söylersen sevinirim,…, Bir bunlara... bu gün anlattım çünkü mesela orda birçok insan Hurşit TOLON paşa olsun o Büyük Elçi bilmem ney heycanlandılar o Türkiye Motorlar Federasyonu yani bunlar bir kendi konumlarında bir şey bunlar” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Anladım memnuniyetle tabi ne demek” dediği, Yaşar’ın “…şey oldu yani onu bizim içte de pazarlamamız lazım yani ona ben onu çok önemsiyorum” dediği,

*Tape No: 7710 da kayıtlı 19.06.2008 günü saat 18:53’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Metin AKPINAR’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın görüşme isteğini belirterek “Ona göre organizasyon yapacam bir ara kaçıp yanınıza gelecem bazı konularda bilgi vermek istiyorum,…, Tamam abiciğim bir aklınıza ihtiyacım var bir kaç konuda,…, Bide size bizim yaptığımız çalışmaları göstermek istiyorum ondan sonra devam edelim abiciğim” dediği, Metin’in çok sevineceğini belirttiği, devam eden görüşmede Ahmet Tuncay’ın “…hazırlıklarımızı toplayıp sana gelecem Metin abiciğim” dediği, Metin’in Mümtaz SOYSAL’ı kastederek “...Mümtaz hocam nasıl iyi mi?,…, Biliyorsun ilk ben onlan çok uğraştım,…, İstanbul ayağını kurmak için uğraştım” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Biliyorum Mümtaz Hoca şey bitmiş abi,…, Bitmiş ıı şeyden de bahsetti sizden de bahsettim o da sizden bahsetti,…, Görüşmeler sırasında da artık şey değil yani yani o bir şey değil zaten ben... diye bakmıyorum hani dedim bir merkezde oluşum için Cumhuriyetçi seferberlik şeyi,…, Ama partinin tamamı (Bağımsız Cumhuriyet Partisini -BCP- kastediyor.) bizim kadrolar tarafından oluşturulacak burda önemli olan şey abi ne kadar çok merkezde insanla yolculuk yapabilirsek ne kadar çok merkeze insan katabilirsek o kadar çok şey olacak ıı kabulü artacak TABİ BU ARADA İŞTE ŞEYLE ABDÜLLATİF LE MUSTAFA SARIGÜL LE FALAN BİRLİKTE EPEYCE BİR YOL ALAN BAZI ARKADAŞLAR VAR” dediği, Metin’in “BEN MUSTAFA SARIGÜL... OLMAZ APTÜLLATİF ŞENER ÇALIŞIYOR AYNI ZAMANDA TURAN ŞEY DE ÇALIŞIYOR ÇÖMEZ” dediği, Ahmet Tuncay’ın “ÇÖMEZ ŞEYDE BİZİMKİLERLE GÖRÜŞÜYOR,…, Yani o bizimle birlikte hareket eder ama onunla ilgili bir kaç şey aktaracam size” dediği, Metin’in “Anlaşıldı çalışkan bir çocuk ama bende biraz şeyim belirsizim” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Abi yok ya böyle bir duruş duruyor yani bir kaya gibi abi ya yani bir garipliği var neyse ben size BİRKAÇ ŞEY SÖYLEDİ YALÇIN KÜÇÜK BEN SİZE ONLARI AKTARACAM ABİ” dediği,

*Tape No: 7725 de kayıtlı 25.06.2008 günü Saat:14.12 de Tanju GÜVENDİREN’in, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Tanju’nun Mümtaz SOYSAL liderliğindeki Bağımsız Cumhuriyet Partisi ile Tuncay ÖZKAN liderliğindeki Biz Kaç Kişiyiz hareketinin birleşme çalışmalarını kastederek “Bu Mümtaz bey red mi etti?” diye sorduğu, Ahmet Tuncay’ın anlamayarak “Neyi reddetti?” diye sorduğu, Tanju’nun Bağımsız Cumhuriyet Partisini kastederek “Vermeyi” dediği, Ahmet Tuncay’ın şaşırarak “Yo kim diyo bunu?” diye sorduğu, Tanju’nun “Bi gastede açıklaması beyanatı varmış nerden çıkarıyosun dedim bunları” dediği, Ahmet Tuncay’ın Mümtaz SOYSAL’ı kastederek “YOK YA BEN ONU ÖYLE SÖYLETİYORUM BOŞ VER” dediği, devam eden görüşmede farklı bir konudan şifreli olarak bahsettikleri,

*Tape No: 7690 da kayıtlı, 28.05.2008 saat: 22:53 de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Yaşar OKUYAN ile yaptığı görüşmede; Yaşar OKUYAN’ın “Sayın Cumhurbaşkanım nerelerdesin” “Nasıl işleri yoluna koyuyon...” “Tuttun mu İstanbul’da yani” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ ın “Ankara’da yerimizi tuttuk” “NTV’nin orayı tuttuk eski şeyi” “Bugün biz toplantı yaptık sivil toplum örgütleri Hilton’da” “Mustafa SARIGÜL kapıda yakalamış sakın bu adamla birlikte olmayın demiş” dediği, Yaşar OKUYAN’ın “Kamuran İNAN bilmem ne 3 gün önce bi toplantı yaptık” “O Ufuk SÖYLEMEZ’le Hasan İNAN denilen çok affına sığınarak söyleyecem orospu çocuklarının” “Eşşeoğlueşekler neyse onlar önemli değil ama iyi oldu sonra hocayla konuştuk HABERAL hocayla” “Yani çok çok iyi oldu hocayla da yani götürüyoruz şeyi” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın “Önümüzdeki hafta emrinize amadeyiz efendim” dediği, 

*Tape No: 7734 de kayıtlı 30.06.2008 günü saat 10:51’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Fatma Nur SERTER’i aramasıyla yapılan görüşmede; Fatma Nur’un 2008 yılı Haziran alında kurulan ‘Yeni Parti’yi kastederek “He şey ne oldu bu Güneş Ambleminin sizinle bi alakası var mı hakketen?” diye sorduğu, Ahmet Tuncay’ın “Aldık aldık biz aldık,…, Bizim çocuklar aldı,…, Birdenbire o Yaşar OKUYAN ortaya çıkınca çok fazla onunla yapışık olmak istemedik” dediği, Fatma Nur’un “He anladım, e şimdi Yaşar OKUYAN da var ama değil mi o” dediği, Ahmet Tuncay’ın “VAR VAR YAŞAR NURİ, YAŞAR OKUYAN FALAN HEPSİ” dediği, Fatma Nur’un şaşırarak ve Halkın Yükselişi Partisini kastederek “He peki Yaşar Nuri’nin partisi ne oldu” diye sorduğu, Ahmet Tuncay’ın “Onların hepsini kapatacaklar,…, Tek bi parti Mümtaz Hoca (Mümtaz SOYSAL’ı kastediyor.) falan hepsi herkes her şeyi kapatacak...,…, …Cumhuriyetçi Seferberlik Çağrısına uyan herkes O Çatı altında toplanacak” dediği, 

*Tape No: 7754 de kayıtlı 28.07.2008 günü saat 14:58’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Mümtaz SOYSAL’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Birbirlerinin halini hatırını sorduktan sonra Mümtaz’ın “…Çarşamba demiştin de şöyle bir şey konuştuyduk istersen onu yapalım da öyle buluşalım,…, Şimdi sen bi seninkilere bir daha kesin bir talimat ver ellerinde ne varsa getirsinler biz bakalım yani bunlarla kaç il kurulabilir” dediği, Ahmet Tuncay’ın “47 il hocam,…, …Zonguldak monguldak ben size 47 il getirir teslim ederim 55 e çıkar Ağustosun ilk haftası içinde 55 e çıkar…” dediği, Mümtaz’ın “Ya o zaman Ağustos’un ilk haftasında tamamlansın bir araya gelelim” dediği, devam eden görüşmede Mümtaz’ın Tuncay’ı Bodrum’a yanına çağırdığı ve kurulan Yeni Parti’nin illerdeki teşkilatlanması hakkında konuştukları anlaşılmıştır.

SİVİL TOPLUM ÖRGÜTLERİ YAPILANMASI

Sivil toplum kuruluşlarının kurulması, bu kuruluşlara üye olunması,  sivil toplum kuruluşları içerisinde faaliyet yürütülmesi,  Avrupa İnsan Hakları Sözleşmesinin 11.  Türkiye Cumhuriyeti Anayasasının   25,26,33,34. maddeleri, 5253 sayılı Dernekler Kanununun ve 2821 sayılı Sendikalar Kanununun ilgili maddeleri  ile korunan en temel insani haklardandır.

Bu başlık altında inceleme konusu yapılan sivil toplum kuruluşları soruşturmanın hedefi değildir.

Aşağıda tafsilatlı olarak anlatılacak hususlar, soruşturmanın tarafı olmayan aynı sivil toplum kuruluşu mensuplarını itham etmek amacı taşımamaktadır.Bu bölümde özellikle, Haklarında kamu davası açılan şüphelilerin yöneticisi/üyesi  oldukları, hukuka aykırı olarak üzerinde çalıştıkları  sivil toplum kuruluşlarını, bu kuruluşlara üye olan masum kişilerin samimi duygu,düşünce ve inançlarını istismar ederek  örgütün amaçları doğrultusunda nasıl kullandıkları tafsilatlı olarak anlatılacaktır. Şüphelilerin örgütsel eylemleri soruşturma ve dava konusu yapılırken yapılan anlatımların ve aşağıda yer alan bölümün bu açıklamalar ışığında değerlendirilmesi gerekmektedir.

a-Örgütsel içerikli dokümanlara göre örgütün sivil toplum kuruluşlarına bakış açısı:


Soruşturma kapsamında şüphelilerden ele geçirilen örgüt dokümanlarına bakıldığında, başta örgütün anayasasını teşkil eden “ERGENEKON” dokümanı olmak üzere “ERGENEKON” dokümanın amaç ve hedefleri doğrultusunda hazırlanan birçok örgüt dokümanında Sivil Toplum Örgütlerinden bahsedildiği, bu dokümanlarda Sivil Toplum Örgütlerinin önemi, işlevi ve toplum üzerindeki etkilerinin anlatıldığı, bunların yanı sıra örgütün kendi sivil toplum örgütlerini oluşturması ve ülkemizde faaliyet gösteren diğer sivil toplum örgütlerini kontrol altına alması gerektiği belirtilmiştir.


Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, ERGENEKON Terör örgütünün dokümanlarda belirttiği üzere, amaç ve hedefleri doğrultusunda kendi sivil toplum örgütlerini oluşturduğu, bunların yanı sıra diğer sivil toplum örgütlerini de kontrol altına almaya çalıştığı anlaşılmıştır.


Örgütün bu faaliyetinin daha iyi anlaşılabilmesi için öncelikle örgüt dokümanlarındaki sivil toplum örgütlerinin anlatıldığı yerler belirtilecek, devamında da örgütün kurduğu veya kontrol altına aldığı sivil toplum örgütleri ile bu örgütlerin bu güne kadar gerçekleştirdiği faaliyetler anlatılacaktır.


“LOBİ” dokümanında, Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren Ergenekon’a bağlı sivil unsurların örgütlenmesi zorunluluğu olduğu, bu faaliyetinde lobi adı verilen “gizli örgütsel” çalışma ile yapılacağı bildirilmiştir. Bu noktada Avrupa ülkeleri ile Amerika ülkesi örnek verilmiş ve sayıları giderek artan “sivil toplum örgütleri” “vakıflar” “insani yardım kuruluşları” “P-2 Mason Locası, Bilderberg Grubu” gibi çeşitli gizli ve örtülü adlar altında bu faaliyetlerin yürütüldüğü, 

 Dokümanın  “KAPSAM” başlığı altında; lobinin geniş halk kitlelerine yönelik çalışmalarında özellikle gençlerin Kemalist ideolojiye ve ülke çıkarları doğrultusunda yeniden örgütlenmelerini sağlamayı tasarladığı, bu çerçevede üniversite gençliğinin yanı sıra büyük kentlerin varoşlarında ve güneydoğu Anadolu’da boşluğa sürüklenmiş, sahipsiz gençlerin örgütleneceği, 

Aynı“LOBİ” dokümanın  “POLİTİKA” başlıklı 2. bölüm içeriğinde; Lobi’nin prensibi olarak hiçbir zaman doğrudan doğruya toplumsal eylemler içersinde yer almaması gerektiği, oluşturacağı sivil toplum kuruluşlarının etkinlik ve eylemler düzenlemesini organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalması gerektiği belirtilmiştir. 

“DİNAMİK - ULUSAL GÜÇ BİRLİĞİ” isimli dokümanda; Türk gençliğinin, yabancı ülkelerin istihbarat servisleri ve sivil toplum örgütleri tarafından ülkede istikrarsızlık ve kaos ortamı oluşturmak için desteklendiğinin,

Ayrıca Cumhuriyet karşıtı ve Kemalizm düşmanı haline dönüştürülen Türk nüfusun, Ulusal Gençlik Hareketi’ne bağlı dernek ve sivil toplum kuruluşlarının harekete geçirilmesiyle yeniden kazanılması gerektiği, 

Aynı dokümanda devamında, Ulusal Güç Birliğinin tüm sivil toplum örgütleri ile dayanışma içinde olacağı ve hakla bütünleşerek her kesimle diyalog halinde olacağı, Ulusal Güç birliğinin ayrıca Yurt dışındaki Türk dernek ve vakıfları ile de diyalog halinde bulunacağı, bunlarla da yetinmeyip yeni dernekler ve sivil toplum örgütleri oluşturulması gerektiği, bunlar gerçekleştirildikten sonrada ulusal çıkarlara aykırı dernek, vakıf ve diğer sivil toplum örgütlerinin faaliyetlerine son verilmesinin  zorunlu olduğu,

“DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI” isimli dokümanda “V. HALKIN ÖRGÜTLENMESİ” başlığı içersinde; “15. Kitlelerin örgütlenmesi” alt başlığı altında; Halkın örgütlenmesinin iki yolla olacağı, bunlardan birincisinin; siyasal iktidar amaçlı öncü örgütlenme ile olacağı,  ikincisinin ise; öncü örgütlenmenin halka önderlik etmesini sağlayacak olan halk örgütleri olduğu, bunların ise işçi ve memur sendikaları, esnaf, sanatkar, tabip, mühendis, mimar ve avukat odaları gibi kuruluşların olacağı, bunların yanı sıra Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD), Cumhuriyet Kadınları Derneği (CKD), Çağdaş Yaşam Derneği (ÇYDD), Pir Sultan Abdal Kültür Derneği (PSAKD) gibi ideolojik yönelişli örgütlerle olacağı, ayrıca gençliğin kitlesel örgütlenmesi ile gerçekleştirileceği ,  

 “REAKSİYON” isimli dokümanda “SİVİL TOPLUM ÖRGÜTLERİ” başlığı altında, ülkemizde faaliyet gösteren sivil toplum örgütlerinin önemi, rolleri ve toplum üzerindeki etkileri ile ilgili bilgiler olduğu,

“PANZEHİR” isimli dokümanda, Türkiye’yi parçalamayı ve bölmeyi hedefleyen emperyalist güçlerin, ülkemizdeki sivil toplum örgütlerini çeşitli dönemlerde provokasyon ve terör amaçlı kullandıklarının anlatıldığı, 

“ULUSAL PROGRAM – GLOBAL 2000” isimli dokümanda da, yine Sivil Toplum örgütlerinin öneminden bahsedilmiş ve bu çerçevede “Batılı ülkeler, üçüncü dünya ülkeleri olarak tanımladıkları ülkelerde, gelişen casusluk faaliyetlerini kurdukları sivil toplum örgütleri (NGO)’lar aracılığıyla sürdürmekteyken, Türkiye’nin hâlâ bu alanda karşı faaliyet göstermesi gereken, Kemalist sivil toplum örgütlerini oluşturamamış olması büyük bir hata olarak öne çıkmaktadır.” şeklinde ifadelerin yer aldığı,

“13. KABİLE” isimli dokümanda, çok yakın bir gelecekte Türkiye’nin en büyük sorununun “Alevilik” ve onların kurdukları, “Terör Odakları” ve “Sivil Toplum Örgütleri”nin olacağı, dış ülkelerin istihbarat örgütleri tarafından desteklenmekte olan sözde Sivil Toplum Örgütlerinin, Alevi topluluklarının tekeline geçmiş imtiyazlı birer ‘derebeylik’ kaleleri olduğunun vurgulandığı, 

        “REOSTA” isimli dokümanda, Sabetaycılar ile ilişkiler kurulup geliştirilmesi ve bir sivil toplum örgütü kurularak tüm Sabetaycıların bu sivil toplum örgütünü çatısı altında birleşmelerinin sağlanması ve böylelikle Sabetaycıların kontrol altına alınması gerektiği ,       

        “ÖRTÜLÜ FAALİYETLER BİR” isimli dokümanda; “ATATÜRKÇÜ DÜŞÜNCE DERNEĞİ” başlığı altında; Yekta Güngör ÖZDEN tarafından kurulan Atatürkçü Düşünce Derneğinin, Pentagon tarafından Türkiye ve Avrasya Bölgesinde faaliyet gösteren sivil toplum örgütlerinin “merkezi” olarak tasarlandığı ve kurdurulduğu, 

         “GENEL YAPI” isimli dokümanda, Atatürkçü Düşünce Derneğinin 477’i aşan Şube ve 80 bini aşan üyesi ile Türkiye’nin en büyük demokratik kitle örgütü olduğu, özellikle Refah-Yol hükümeti döneminde, gericilik ve irtica ile mücadele çerçevesinde düzenlediği etkinliklerle ADD’ye katılımların arttığı, irtica ile mücadele çerçevesinde Anıtkabire milyonları yönlendirebilen, Cumhuriyet için telin mitingleri düzenleyen ADD’nin son yıllarda etkinliğinin tamamen azaldığının  ifade edildiği,

Devamında ADD yönetimine ve Genel Başkanına yönelik eleştiriler yapıldığı, bu çerçevede ADD yönetiminin irtica ve çetelerle mücadele etmediği, ülke meselelerini konuşmadığı ve bu konuda şubelerine aydınları dahi davet etmediği, bu nedenle ADD’nin bugünkü yönetimden biran evvel kurtulması ve Kemalist bir yönetime kavuşması gerektiği, bu çerçevede de 10-11 Haziran 2000’de yapılacak olan ADD Genel Kurulu’na tüm olanaklar ile hazırlanılması gerektiği ,


Bu dokümanın hemen altında ise “ÜSİAD SAYIN KEMAL ÖZDEN” başlığı ile başlayan bir yazı metni olduğu, yazının içeriğinde ise Genel Yapı dokümanında belirtilen konulara cevap teşkil edecek şekilde bir değerlendirme olduğu, dolayısıyla “GENEL YAPI” isimli dokümanın Kemal ÖZDEN tarafından hazırlandığının anlaşıldığı, 

Kemal ÖZDEN’e hitaben yazılan yazıda ise, Atatürkçü Düşünce Derneği ile ilgili “durum özetine” ilişkin görüşlerinizi bildiren yazının incelendiği, ADD’nin faaliyetleri ve kamuoyunda yarattığı dinamizmin bir taraftan dış istihbarat örgütlerinin rahatsız ettiği ve bu durumu raporlarına yansıttıkları, diğer taraftan da yurt içersinde bazı kesimlerinde dikkatini çektiği, Psikolojik Savaş’ın en ucuz, en etkin ve başarıya ulaştıran en kısa yolun “sivil toplum örgütleri”nden geçmekte olduğu, bu kapsamda ADD’nin öneminden bahsedildiği, ADD’nin tüm faaliyetlerinin sanıldığının ötesinde büyük bir dikkat ve titizlikle izlendiği ve bundan sonraki çalışma ve faaliyetlerinin de izlenmeye devam edileceği, bunların yanı sıra 10-11 Haziran 2000 tarihinde gerçekleştirilecek olan ADD Genel Kuruluna da iyi bir şekilde hazırlanılması gerektiğinin belirtildiği tespit edilmiştir. 

ADD Kadıköy Şubesinden ele geçirilen dokümanlar içersinden, “Ulusal Güç Birliği Kuvayı Milliye Hareketi Genel Sekreter Tayyip YELEN” imzalı, “Ulusal Güç Birliği Kuvayı Milliye Hareketi” başlıklı yazıda; Ulusal Güç Birliği Kuvayı Milliye Hareketinin başlatıldığı, yurtseverlerin bir an evvel bu hareket etrafında toplanmasının gerektiği, harekete katılan bilim adamlarının ve uzmanların hazırlanmakta olan Yeniden Yapılanma Projesine katkıda bulunmalarının talep edildiği ,

Bu yazının hemen altında “Ulusal Kurultaya Çağrı” başlığı ile başlayan ve (60) sayfadan oluşan bir doküman olduğu, dokümanın son sayfasında Ulusal Güç Birliği Kuvayı Milliye Hareketi Yürütme Kurulu yazdığı, yazının altında “Haberleşme Genel Koordinatör; Tayyip YEREN” yazdığı ayrıca adres ve telefon numaralarının bulunduğu, dolayısıyla bahse konu dokümanın Ulusal Güç Birliği Kuvayı Milliye Yürütme Kurulunca hazırlandığı, 

Dokümanın 3. sayfasında “Ulusal Kurultay Sonuç Bildirisi” başlıklı yazıda; Ulusal Güç Birliği Platformunu oluşturmak üzere Ulusal Kurultay 6 Eylül 2003 tarihinde Ankara TES-İŞ Sendikası Konferans Salonunda toplanıldığı ve Ulusal Güç Birliği Hareketi ile ilgili anlatımlarda bulunulduğu, devamında kurultayda alınan kararların maddeler halinde yazıldığı görülmüştür. Bu kararlardan bir kısmını belirtmek gerekirse; 

- “Geçmişte yolsuzluk yapanlarda dahil soygun çetesi oluşturarak ya da tek başlarına kamu ya da siyasi güç kullanarak devleti, kurum ve yurttaşları soyan, gasp edenlerle, bunlara her ne amaçla olursa olsun göz yumanlardan hesap sormayı amaçlayan düzenlemeler yapılıp derhal uygulamaya konmalıdır.”

- “Ulus devletlerin çekirdek yapılanması olan Milli Güvenlik Kurulu sistemi en azından diğer ülkelerde olduğu gibi yetkilendirilerek güçlendirilmelidir.”

- “Ulusal sanayimizin gelişmesini engelleyen ve Türkiye’yi 80 Milyar dolar zarara uğratan Gümrük Birliği Antlaşması derhal fes edilmelidir.

Vatana ihanet edenlerin eylemlerinin cezasız kalmaması için yeni bir Vatana İhanet Kanunu çıkartılmalıdır. 
En az Avrupa Birliği ülkeleriyle ilişkilerimizi düzenleyen Avrupa Birliği Genel Sekreterliği düzeyinde bir Avrasya Genel Sekreterliği kurulmalıdır.” şeklinde kararlar alındığı anlaşılmıştır. Bu kararların altında Ulusal Güç Birliği Hareketinin Yürütme Kurulunu oluşturan üyelerin isimleri ile bu hareket katılan sivil toplum örgütlerinin isimlerinin yazdılı olduğu, 

9. sayfasında “Yürütme Kurulu Kararları” “Ulusal Güç Birliği Kuvayı Milliye Hareketi Kuruluş Öncesi Örgütlenme Yönetmeliği” başlığı altında 16. sayfaya kadar, Ulusal Güç Biriliği Kuvayı Milliye Hareketinin amaçları, organları, teşkilatlanması, yetki, sorumluluklar ve görevlerinin anlatıldığı, 

17. sayfasında “Ulusal Güç Biriliği Hareketi Yeniden Kuvayı Milliye Programı” “Yeniden Kurtuluş Tam Bağımsız Türkiye” “Tam Bağımsız Türkiye’de Halkın Gücü” başlıklarının alt alta yazılı olduğu, bundan sonraki bölümde 29. sayfaya kadar bu hareketin gerekçeleri, amaçları, mevcut durumla ilgili tespitleri ve neler yapılması gerektiğinin anlatıldığı, 

30. sayfasında “Hemen – Derhal Uygulanacak Kurtuluş ve Bağımsızlık Projeleri” “Eylem Planı” başlığı altında yapılması planlanan (25) maddenin yazdığı, bu maddelerin bir kısmında özetle;

-“Türkiye’nin soyulması sürecinde yolsuzluklara karışanların kendilerinin ve yakınlarının yurt içi ve yurt dışındaki tüm para ve mal varlıklarının geri alınması sağlanacaktır.” 

- “Tek taraflı olarak imzalanmış olan Gümrük Birliği Antlaşması askıya alınarak durdurulacaktır.”

- “Bağımsızlık savaşımızın olmazsa olmazı olan ve son yıllara kadar milli görüşlerin koruyup kolladığı Hıyaneti Vataniye Kanunu yeniden yürürlüğe konularak zaman aşımı dikkate alınmadan uygulanacaktır.”

- “Bekletilerek geciktirilen idam cezasının kaldırılmasıyla uygulanmayan cezalar derhal uygulanacak, idam cezası yeniden yasalaştırılarak vatana millete ihanet konuları yeniden kapsam içersine alınacaktır.” şeklinde maddelerin yazdığı görülmüştür.


 32. sayfasından 54. sayfasına kadar olan kısımda; Cumhuriyetimizin temel ilkeleri, temel siyasi politikalar ve temel ekonomi politikalarının anlatıldığı, temel siyasi politikalar başlığı altında, “Yasamanın Yeniden Yapılanması” “Yargının Yeniden Yapılanması” “Yürütmenin Yeniden Yapılanması” “Toplumun Örgütlenmesi” alt başlıklarının altında ise konuyla ilgili araştırma grubunun çalışmasının devam ettiğinin belirtildiği, 54. sayfada “Temel Sosyal Politikalar” ve “Ulusal Güvenlik Ve Dış İlişkiler” ile ilgili araştırma gruplarının çalışmalarının devam ettiği, program taslağının her üç ayda bir güncelleneceği belirtilmiştir.

Mehmet Fikri KARADAĞ’ın başkanlığını yaptığı Kuvayı Milliye Derneğinden el konulan CD’lerdeki görüntülerde, Mehmet Fikri KARADAĞ’ın “11 kasım 1938’den bugüne vatana ihanet eden her şahıs, kurum ve kuruluştan hesap soracakları” yönünde söylemleri olduğu tespit edilmiştir.


Yine Mehmet Fikri KARADAĞ’ın bir konuşmasında, “Kuvayi Milliye her şeyi ile önü Türk, Türklük hareketidir, dünyanın huzuru için yapılan bir harekettir, ELİMİZDE TÜRKİYE’NİN KAYNAKLARINI, SİYASİ KİMLİK KARTINI KULLANARAK   ÇALAN, SÖMÜREN YAĞMALAYAN 13500 KİŞİNİN İSMİ VARDIR, bunun karşılığı da yurt dışındaki değeri 480 milyar dolardır, bunları sentine kadar getireceğiz, Kuvayi Milliye olarak buna and içtik”  dediği tespit edilmiştir. 


Mehmet Fikri KARADAĞ’ın söylemlerine bakıldığında, az önce belirtilen örgüt dokümanında “Hemen – Derhal Uygulanacak Kurtuluş ve Bağımsızlık Projeleri” “Eylem Planı” başlığı altında 25 madde şeklinde belirtilen maddelerin bazıları ile aynı olduğu görülmüştür. Dolayısıyla Mehmet Fikri KARADAĞ’ın bu söylemleri, örgütün üst düzey kurulunda alınan kararlar sonucu örgüt dokümanlarında belirtilen politikalardan yola çıkarak ortaya attığı değerlendirilmektedir.

Sonuç olarak;

Örgüt dokümanlarındaki Sivil Toplum Örgütleri ile ilgili kısımlara bakıldığında birçok örgüt dokümanında Sivil Toplum Örgütlerinin, öneminden etkilerinden ve gerekliliğinden ayrıntılı olarak bahsedildiği görülmüştür. 

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536sor-2008/623  sayılı iddianamemizde örgütün bu güne kadar kurduğu ve kontrol altına aldığı sivil toplum örgütleri olarak, Kuvayı Milliye Derneği, Kuvva-i Milliye Derneği, Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi Derneği, Büyük Hukukçular Birliği Derneği, Büyük Güç Birliği Derneği, Uluslar arası Noel Baba Barış Konseyi ve Ayasofya Derneği bu derneklerin kuruluşları faaliyetleri ve amaçları anlatılmıştı. 

Ayrıca bu Sivil Toplum Örgütleri içersinde, şüpheliler Sevgi ERENEROL, Kemal KERİNÇSİZ, Muammer KARABULUT, Muzaffer TEKİN, Mehmet Fikri KARADAĞ, Oktay YILDIRIM, Semih Tufan GÜLALTAY ve Bekir ÖZTÜRK’ün görev aldığı belirtilmişti.

Söz konusu iddianamemizden sonraki süreçte devam eden çalışmalarda, Ergenekon Terör Örgütünün kurduğu veya kontrol altına almaya çalıştığı dernekler ve platformların ise sırasıyla, 

-Atatürkçü Düşünce Derneği 

-Ulusal Birlik Hareketi Platformu

-Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu

-Türkiyem Topluluğu

-Çayyolu Platformu


-Ulusal Platformlar Güç Birliği  (Upg)

-Biz Kaç Kişiyiz Platformu

-Türkiye Gençlik Birliği olduğu görülmüştür.

Burada bir hususu dikkat çekmekte yarar vardır. Örgüt ERGENEKON dokümanında, Sivil Toplum Örgütleri ile ilgili hedeflerini belirttikten sonra, bu faaliyetini icra edebilmek için “DİNAMİK-ULUSAL GÜÇ BİRLİĞİ” isimli dokümanı hazırlamıştır ve bu dokümanda da sivil toplum örgütlerinin Ulusal Güç Birliği çatısı altında toplanması gerektiği belirtilmiştir.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden de örgüt yöneticileri Hurşit TOLON ve Şener ERUYGUR’un kısa sürede oluşturdukları birçok plotformu “ULUSAL PLATFORMLAR GÜÇ BİRLİĞİ” çatısı altında topladıkları tespit edilmiştir. Her plotform altında onlarca dernek yada benzer sivil toplum örgütleri olduğu göz önünde bulundurulduğunda örgütün dokümanlarda belirttiği hedeflerini aynen uygulamaya koyduğu ve gerçekleştirdiği anlaşılmıştır. 

Dolayısıyla Hurşit TOLON ve Şener ERUYGUR’un önderliğinde oluşturulan Ulusal Platformlar Güç Birliği isminin tesadüf olamayacağı tamamen örgüt dokümanlarında belirtilen projeler çerçevesinde verilen bir isim olduğu anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital verilerde bulunan ““BİLİM VE DANIŞMA KURULU TOPLANTISI” tutanağı metninde, örgütün sivil toplum örgütleri ve özellikle Atatürkçü Düşünce Derneği ile ilgili yaklaşımları ve değerlendirmeleri görülmektedir. Hatta bu toplantı tutanağının içeriğinden Cumhurbaşkanlığı seçimleri öncesi değişik vilayetlerimizde düzenlenen Cumhuriyet Mitinglerinin ilk kararının bu toplantıda alındığı anlaşılmaktadır. 

Tape No:6107 de kayıtlı Şener ERUYGUR ile Ali…isimli şahıs  arasında yapılan telefon görüşmesinde de, Bilim Danışma Kurulu toplantısında konuşulan konularla ilgili görüşme yaptıkları tespit edilmiştir.

Diğer taraftan Hurşit TOLON’dan ele geçirilen ve bizzat kendisi tarafından yapıldığı anlaşılan basın açıklaması metninde, İzmir de düzenlenen “Cumhuriyet Mitingi”ne Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu olarak katıldıklarını ifade ettiği anlaşılmıştır.

Hurşit TOLON’un telefon konuşmalarından, adı geçen tüm platformlarla ilgili ciddi çalışmalar yaptığı, bu platformların düzenlediği etkinlikleri organize ettiği, bunların yanı sıra İşçi Partisine bağlı olduğu bilinen Türkiye Gençlik Birliği görevlilerinin bazı konuları Hurşit TOLON’a sordukları ve Hurşit TOLON’un da bu kişileri yönlendirdiği tespit edilmiştir.

Aşağıda ayrıntıları ile anlatılan delillerden de örgütün Sivil Toplum Örgütleri yapılanmasında, adı geçen örgüt yöneticilerinin yanı sıra, Ahmet İlker GÜVEN, Y. IŞIKLAR, Tuncay ÖZKAN, Murat AĞRIEL, Evrim BAYKARA, Tunç AKKOÇ, Adnan TÜRKKAN isimli şahısların görev aladıkları ve şüpheli Sinan AYGÜN’ün de bahse konu Sivil Toplum Örgütlerinin düzenlediği eylem ve faaliyetlerin bir kısmını finanse ettiği anlaşılmıştır.

Örgütün Sivil Toplum Örgütleri yapılanmasını daha iyi ifade edebilmek için konu ile ilgili elde edilen deliller başlıklar halinde ve sırasıyla anlatılacaktır.

ATATÜRKÇÜ DÜŞÜNCE DERNEĞİ

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden Atatürkçü Düşünce Derneğinin Ergenekon Terör Örgütü için ayrı bir önem arz ettiği görülmüştür. Şüphelilerden ele geçirilen Devletin Yeniden Yapılandırılması isimli dokümanda, Halkın örgütlenmesinde ADD’nin öneminden bahsedilmiş, bunun üzerine hazırlanan “GENEL YAPI” isimli dokümanda da, ADD ile ilgili yapılan çalışmalardan ADD’nin geçmişinden ve mevcut durumundan bahsedilmiş ve biran evvel ele geçirilmesi için yapılması gereken çalışmalar anlatılmıştır.

Ergenekon Terör Örgütü Atatürkçü Düşünce Derneğini kontrol altına almayı başardıktan sonra, örgüt yöneticisi olarak tutuksuz yargılanan sanık İlhan SELÇUK 5 Şubat 2004 tarihli Cumhuriyet Gazetesindeki köşesinde, tüm sivil toplum örgütlerinin Atatürkçü Düşünce Derneği çatısı altında toplanması ile ilgili bir yazıyı kaleme alarak örgütün STK sorumlularına hedefi göstermiştir. 

İlhan SELÇUK bir taraftan gazetedeki köşesinde, STK’ların Atatürkçü Düşünce Derneği çatısı altında toplanması yönünde hedef gösterirken diğer taraftan da düzenlediği toplantılarda sık sık bu konuyu işleyerek birleşmenin biran evvel gerçekleşmesini sağlamaya çalışmıştır. Sonuçta ilhan SELÇUK gösterdiğini hedefin gerçekleştirilmesini sağlamış ve yaklaşık 1 ay kadar sonra Atatürkçü Düşünce Derneği önderliğinde Ulusal Birlik Kurultayı toplantısı yapılmıştır.

Mustafa BALBAY’ın günlüklerine bakıldığında bu durum açıkça görülmüş ve örgütün birçok toplantıda Atatürkçü Düşünce Derneği ile ilgili görüşme ve değerlendirmeler yaptığı tespit edilmiştir.

Özellikle örgütün yönetici kadrosunu teşkil eden İlhan SELÇUK ile Şener ERUYGUR arasında 18 Şubat 2004 tarihinde geçen görüşmede, Şener ERUYGUR’un sivil toplum örgütlerinin bölük pörçük olduğunu, bunların bir araya getirmesi gerektiğini öne sürmesi karşısında İlhan SELÇUK’un da bu birleşmenin Atatürkçü Düşünce Derneği çatısı altında yapılması gerektiğini vebu konuda çalışmalar yaptıklarını belirttiği anlaşılmıştır.

Bu görüşmeden kısa bir süre 3 Mart 2004 günü “Hilafetin İlgası” toplantısından sonra İlhan SELÇUK’un rektörlerle yemekli toplantı düzenlediği, bu toplantıda da yine Atatürkçü Düşünce Derneği etrafında örgütlenilmesi gerektiğini anlattığı görülmüştür.

Mustafa BALBAY’dan ele geçirilen CASPER marka bilgisayarda bulunan “SENER.TXT” isimli metin belgesi incelendiğinde içersinde; 18 Şubat 2004 günü Şener ERUYGUR ile İlhan SELÇUK arasında yapıldığı anlaşılan görüşmede;

“18.2.04... Meclisin karşısında 10.30-12.0  

SE-
Benim bir önerim var, birbirinden bağımsız, bölük pörçük hareketlerler var. Bunları bir araya getirip çoğaltmak lazım diyorum..
İS-
Aynen biz de öyle düşünüyoruz. ADD'ler var. Üye sayısı 100 bini üzerinde şube sayısı 503 olmuş... Bunlar Anadolu'da çoban ateşleri gibi duruyor... Ben Aydın'a gittiğimde dönerken bu aklıma geldi..

SE-
Biz bir çalışma yaptık. Öteki üç arkadaşımla birlikte konuştuk. Bu kararı aldık. Artık yürüyeceğiz. Kararı aldık. Burada arkadaşımız Plan Prens. Ali her şeyi notc ediyor. Bilgi de verecek... İlk iş olarak 3 Mart Hilafetin Kaldırılışı ve Tevhidi Tedrisat Kanunun yıldönümü. O gün büyük bir toplantı yapılacak. Biz de çağrılı olarak geleceğiz. Öteki arkadaşlarım da gelecek... Konuştuk onlarla da. hani dedim ya yüzde 1 yüzde 99'a uymak zorunda. Biz artık ona bakmıyoruz. Kendimiz yürüyoruz

İS-
Bizim çalışmamız da şöyle, (çizerek) bir üçgen, en tepesinden teğet olarak yana bir çizgi, ucunda bir diktörtgen. Ortasında bir yuvarlak, çekirdek. Üçgen ADD, dikdörtgen ortak bildiriye imza atacak derneklerin temsilcileri, ortasındaki çekirdek de bildiriyi kaleme alacak olan dar grup... (metin Aliye verildi
 SE-
Mutlaka bir şey yapmak lazım... Zaman geçiyor... İlk iş olarak mart ayında 3 martta bunu yaparken, Denktaş’a da omuz vermek gerekli.. Belki onu da çağırırız, bizler dinleyici bölümünde otururuz..

· Kıbrıs'ta ne oluyor sizce

SE-
işte orada ne olduğu tam olarak bize de bilgi vermiyorlar

-
Bir bildirinin söz konusu olacağını söylemiştiniz..  

SE-
İşte onu biraz yazılıp çizildikten sonra yapmak istiyoruz. Şimdi, komutana, Köşk'e bilgi verildiği onların kabul ettiği söyleniyor. Bizde böyle bir bilgi yok. Yani böyle olduğuna ilişkin bir bilgi yok. Öymen'in konuşmasındaki o bölüm çok önemli..  

İS-
Tabii burada dengeler çok önemli. AB karşımızda ABD karşımızda, ona göre hareket etmek gerekiyor..

SE-
Evet onlar karşımızda ama bizim de gücümüz var. Dayandığımız bir güç var. buna inanıyoruz. Bunu harekete geçirmek lazım. Biz kimlerle görüştük, bilgi verelim. Anıl ÇEÇEN, Yıldırım KOÇ, Malatya, İstanbul, Samsun, 9 Eylül Rektörleri. Onlar çok heyecanlı. Malatla falan bir görseniz, bu işi yarına bırakmayalım diyecek kadar heyecanlı. Buna yeni rektörler de katılabilir. Artık bilen bilir, gören görür, biz yola çıktık..

İS-
bu Turgay benim canım ciğerim. Yurtsever, buna inanın... Bakın Gürbüz de öyle. İstanbul gibi bir yerde belediye başkanlığı yapıyorsanız, burası bir de yeni imara açılan bir yerse bazı işleri racon keserek yapmanız gerekir. Ama benim sözümden çıkmaz. Şunu yap derim yapar..

SE-
tamam, zaten bizim yeni staretjimiz şu: bölücü olmasın, mürteci olmasın yeter. En geniş katılımı böyle sağlarız... Ama adamın da iyice kire, çamura bulaşmamış olması gerekir..Bir şey yapmamız lazım. Bazen gece birden uyanıyorum ve ne yapmak lazım diye hayıflanıyorum..”

Mustafa BALBAY’dan ele geçirilen CASPER marka bilgisayarda bulunan “SENER.TXT” isimli metin belgesi incelendiğinde içersinde; 3 Mart 2004 günü yapıldığı anlaşılan görüşmede,
“3 MAR  

- Gidiş... İlhan abi ile... İçerisi dışarısı kalabalık ama, heyecan yüksek değil. Komutanların girişinde alkış iyi ama, ayakta olabilirdi değil...suratları asıktı... Son anda İlker BAŞBUĞ ve Genkurmdan Korg Metin de vardı. Onlar son anda... Sanırım, Hilmi Paşa Kuvvet Kom gideceğini haber aldı, ben de içindeyim demek için gitti. İlker paşayla hiç konuşmamaları dikkat çekiciydi 

Dışarı çıktım, İP'li gençler... ve orta ve üst yaştan insanlar vardı. ADD'den yoğun katılım..  

Bitişte, İlhan abi neşeliydi. İşte bak kaldın iyi ettin dedi, iyi ki çok satışlı medyaya gitmedin dedi. Sonra kentte rektörlerle öğle yemeği. Dokuz Eylül Rektörü Prof. Emin ALICI, Samsun 19 Mayıs Ferit BERNAY, Malatya İnönü Prof. Fatih.., Bursa Uludağ Prof. Mustafa YURTKURAN, Mersin Üni. Rektörü Prof. Uğur ORAL, Trakya rektörü Prof. Osman İNCİ... Çukurova rektörü,..  

Malatya çok heyecanlı...bu işi uzatmamak lazım. en kestirme yoldan halletmek lazım. Başka türlü zor. Böyle örgütlenmeler uzun iş...'  


ADD'nin sekreteryasının güçlendirilmesi görüşü benimsendi 

İlhan abi söze, kendimi biraz öveyim' diye başladı Bu benim Aydın'dan dönerken oluşturduğum düşünce. Birden aklıma geldi. 500'ü aşkın şubeleri var, yüzbin üye var. Hantal yapı. Buna bir baş lazım. Şimdi oluyor işte. Modelimiz işliyor. Üçgen ADD, yanında dörtgen onu destekleyen kitle örgütleri, içinde daire çekirdek. Kararları o verecek…..

Arkadaşlar biliyor musunuz, Doğan AVCIOĞLU bana hep, İlhan göreceksin ben haklı çıkacağım, 100 yaşına kadar yaşayacağım ve haklı çıkacağım, derdi... Ömrü vefa etmedi. Bakıyoruz haklı. Türkiye gibi ülkelerde çok partili sistem gericiliği getirir. Bu böyle. Şimdi ABD'nin de işine geliyor bu yönetim... Bu seçimleri, yerel seçimleri ciddiye almamak lazım. Ona göre yürümek lazım. Devlete anlatmak lazım. Şimdi hükümet devlete karşı ve biz solcular hükmete karşı devletin yanındayız. durumun özeti bu...'

Mustafa BALBAY’dan ele geçirilen CASPER marka bilgisayarda bulunan “SENER.TXT” isimli metin belgesi incelendiğinde içersinde; 3 Mart 2004 günü yapıldığı anlaşılan görüşmede,

“saat 17.00 

Leventle görüşme... Genelde memnunlar yanında Ali de vardı. Ölüyü diriltmeye çalışıyoruz dediler, toplum için. Bir haftada bu dediler. 8 Mart Kadınlar Günü için etkinlik planlıyorlar, büyük katılım hedefliyorlar..

Akşam, Hacettepe öğretim üyeleri lokalinde yemek. Nihat BOZCUK hoca, Ertuğrul  KAZANCI, ADD yönetiminden birkaç kişi ve Zekeriya TEMİZEL... Burada da üçgen, dörtgen ve çekirdek... Denktaş da lider olamaz mı,  ben yavru vatanı kaybettim, anavatanda siyasete geldim dese vs..

Gece İlhanla görüşme... Katılım tahmin ettiğim gibi. Hedef tamam, bir endişe yok. Herkes artık rahat. Zaten Denktaş’tan güvence de alındı.”

Mustafa BALBAY’dan ele geçirilen CASPER marka bilgisayarda bulunan “GUNMAR05.TXT” isimli metin belgesi incelendiğinde içersinde; 22 Mart 2004 günü gerçekleştiği değerlendirilen görüşmede;
22 Mart Salı Akşam üzeri 17.00-18.00'de baş başa görüştük. Koç olayını anlattı. Özbek'le artık işbirliğini geliştiririz, acele etmeyiz. Köşe yazarlarına değindi... izinsiz köşe alanlar dedi.

Akşam Sabih KANADOĞLU, Alpaslan IŞIKLI, Engin AYDIN, Ömer İMAMOĞLU, Salihli Bl.Bşk, Yücel YENER, Yusuf ÖZTÜRK, Anıl ÇEÇEN, Cevat GERAY, Haluk GERAY, Ahmet AKGÜL... Tirebolulular derneğinde hamsi-rakı. ADD konuşuldu, İS Ertuğrul KAZANCI'yı tuttu.. CHP konuşuldu, Sarıgül. Yeni bir oluşum mu mevcutları adam etmek mi, ikinci.” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür.

Ergenekon Terör Örgütü yöneticisi olarak tutuksuz yargılanan sanık İlhan SELÇUK’un 5 Şubat 2004 tarihli Cumhuriyet Gazetesindeki köşesinde, “ADD’e Bir Şeyler Oluyor” başlıklı yazısında özetle;


“Bir süre önce, hatırını kıramayacağım bir arkadaşım bastırmıştı: Aydın ‘Atatürkçü Düşünce Derneği’ (ADD) seni bekliyor; ille de gideceksin.Vaktim yok! Ekledim: Cumhuriyette çalışıyoruz, her gün yazı yazıyoruz, gazetede bin bir sorunla uğraşıyoruz; hem söylesene bana, ülkede kaç ADD şubesi var? -500’den fazla.. Şaşırdım. ADD ‘de koltuk yok.. İktidar yok.. Çıkar yok.. Örgüt var.. İnsan var.. ADD siyasal bir parti değil, adı üstünde: Atatürkçü Düşünce Derneği!.. Peki, burada birleşilemez mi? Dün birleşilemezdi.. Bugün kaçınılmaz.. Derken haberi geldi, hareket başlamış bile, ilk adımda bu ülkenin kırk ağırlıklı aydını, bilim adamı, sivil  toplum kuruluşu önderi, üniversite görevlisi, gazetecisi, sendikacısı, aklı başında yurtsever politikacısı ADD kapsamında buluşarak tüm ülke ulusalcılarının bütünleşmesi konusunda örnek oluşturacak adımları atıyor.. ADD Genel Başkanı Ertuğrul KAZANCI’ya sordum mutlu ve sevinçliydi: Evet dedi, eylem başladı. Türkiye bıçak sırtındadır.. Dış güçlere dayanarak içerde sözüm ona ılımlı İslamcı devlet modeli oluşturmak isteyen takıyyeci iktidar ‘Atatürkçü Düşünceyi’ tasfiye etmek istiyor; ‘Anadolu Aydınlanması’nın karşıtları Ankara’da iktidardadır.. Atatürkçüler kıpırdanın biraz.. Davranın!..” yazdığı tespit edilmiştir.
Cumhuriyet Çalışma Grubu’nun 03 Nisan 2004 tarihli devre raporunda, “Ulusal Birlik Kurultayı” başlığı altında, 20 Mart 2003 günü Ankara Üniversitesinde yaklaşık 400-450 kişinin katılımıyla başlayan toplantıdan bahsedildiği, bahse konu toplantıda toplam 225 kuruluşun temsil edildiği ve bunlardan birçoğunun isimlerinin slaytlara yansıtıldığı,

Devamında Divan Başkanının konuşmalarından ve özellikle 3 Mart 2004’teki toplantının yankılarından söz edildiği,

Daha sonra, Atatürkçü Düşünce Derneği Genel Başkanı Ertuğrul KAZANCI’nın, Kemal ALEMDAROĞLU ve bazı katılımcıların konuşmalarından alıntılar yapıldığı,  İ.Ü.Rektörü Kemal ALEMDAROĞLU’nun Konuşması’ndan; Kuvayi Milliye Hareketi başlatılmasını, Ülkenin şeyhler, müritler, dervişler devleti olmayacağını vurguladığı ,

Çağdaş Eğitim Vakfı adına Gülseven YAŞAR’ın Konuşması’ndan; İstanbul’da bir araya gelerek “Ulusal Birlik Hareketini” oluşturdukları, Ülkeyi tehdit eden unsurlara karşı hemen tavır alınmasının gerektiği,

Altınokta Körler Derneği adına Tufan İŞLİ’nin Konuşması’ından; 500 bin kişi adına konuştuğu, Bu tarihsel toplantının ülkenin bağımsızlığının tehlikede olması nedeniyle yapıldığı, Kuvayı Milliye ateşinin her tarafa yayılması, bütün ulusal güçlerin kurmay merkezinin oluşturulmasının gerektiği, Artık klasik anlayışla sağ-sol karşıtlığının sona erdiği, ortak ağ örülmesine ihtiyaç olduğu, sözün yerine eylem zamanının geldiği,  Türkiye’nin 1919 koşullarında olduğu ,

Ulusal Kanal adına Ferit İLSEVER’in Konuşması’ndan; Kuvayi milliye hareketinin sesi ve gözü olacakları, Buradan bir milli kongre kararıyla çıkılmasını, Ülkemizin uçurumdan aşağı yuvarlandığı, Kuvayi Milliye Merkezlerinin birleştirilmesini, Bir milli hükümet kararı ile bu toplantıdan çıkılması gerektiği, “Ya Türkiye Cumhuriyeti bu AKP’yi yıkacaktır, ya da AKP Türkiye’mizi yıkacaktır. Buranın eylem karargahı olmasını istiyorum.” şeklinde,

Tayyip YENEL’in Konuşması’ndan; Artık işgal şeklinin değiştiği Türkiye’de kontrollü işgalin yapılmakta olduğu, Ulusal Güç Birliği olarak bu hareketin tüm yurda yayılması, Adı ulusal olup kendisi ulusal olmayan basına ambargo koyulması gerektiği ,

Sonuç bildirisi başlığı altında; Sonuç Bildirgesi Atatürkçü Düşünce Derneği Genel başkanı Ertuğrul Kazancı tarafından okunduğu, Sonuç Bildirgesinin özü itibariyle Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından kaleme alındığı belirtilen ULUSAL UYANIŞ VE BİRLİKTELİĞE ÇAĞRI METNİ ile aynı paralelde olduğuanlaşılmıştır.

Cumhuriyet Çalışma Grubunun 03 Nisan 2004 tarihli devre raporunda, TSK mensuplarının Atatürkçü Düşünce Derneklerine üye olması başlığı altında; Türk Silahlı Kuvvetleri İç Hizmet Yönetmeliğine göre Silahlı Kuvvetler personelinin Milli Savunma Bakanlığınca tespit edilerek Silahlı Kuvvetlere yayınlanan listede adları yazılı siyasi olmayan dernekler ile spor kulüplerinin faal olmayan üyeliklerine girebileceklerinin, bu listede spor ve mesleki nitelikte olan 71 adet derneğin adı bulunduğunun, bunlar arasında Atatürkçü Düşünce Derneği’nin yer almadığı anlatılarak bahse konu 71 derneğin ismin slaytlara yansıtıldığı görülmüştür.

Değerlendirme başlığı altında, TSK mensuplarının Atatürkçü düşünce derneklerine üye olması ile ilgili değerlendirmeler yapıldığı ve bu çerçevede;

-Atatürkçü Düşünce Derneği Genel Merkezi’nin faaliyetleri ve kadrosunun biyografik istihbaratı olumlu olduğundan TSK mensuplarının üye olabilecekleri dernekler listesine alınarak, personelin üye olmasına imkan sağlanabileceği, 

-Taşradaki şubelerinin çeşitli istismarlara açık olduğu, bu nedenle Genel Merkezin bütün taşra teşkilatını kontrol ve denetimi altına almasıyla TSK personelinin üye olmasına imkan verecek düzenlemelerin yapılmasını uygun  mütalaa edildiği şeklinde değerlendirmeler yazıldığı görülmüştür.

Örgüt yöneticisi Mehmet Şener ERUYGUR Jandarma Genel Komutanlığı görevinden emekli olduktan sonra örgütün sivil toplum örgütleri yapılanması içersinde aktif olarak rol almaya başlamış ve Atatürkçü Düşünce Derneği Genel Başkanlığına getirilmiştir. Hatta buradaki faaliyetleri kapsamında Ulusal Birlik Hareketi Platformunu kurup yönetmiştir. Şüphelinin bu dönemde sivil toplum kuruluşlarını nasıl  yönlendirdiği ilerleyen bölümlerde anlatılacaktır.

Şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 7 nolu CD içersindeki “FIL14152” isimli word belgesinde; “BİLİM VE DANIŞMA KURULU TOPLANTISI” “18 Şubat 2007” başlığı altında, toplantıda konuşulan konuların maddeler halinde yazıldığı görülmüştür. 

Bu metnin içeriğine bakıldığında örgütün sivil toplum örgütleri ve özellikle Atatürkçü Düşünce Derneği ile ilgili yaklaşımları ve değerlendirmeleri açıkça görülmektedir. Hatta bu toplantı tutanağının içeriğinden Cumhurbaşkanlığı seçimleri öncesi değişik vilayetlerimizde düzenlenen Cumhuriyet Mitinglerinin ilk kararının bu toplantıda alındığı anlaşılmaktadır. Bu nedenle söz konusu toplantı tutanağı burada belirtilecektir. 

“BİLİM VE DANIŞMA KURULU TOPLANTISI” “18 Şubat 2007” başlıklı metinde; 

1. Bilim ve Danışa Kurulu 18 Şubat 2007 Pazar günü EK listedeki üyelerin katılımı ile toplanmıştır.

2. Toplantıda aşağıdaki görüşlere yer verilmiştir.

a. Önümüzdeki en önemli görev Cumhurbaşkanı seçimidir. Ancak bu konu gerek iktidar gerekse muhalefet tarafından rölantiye alınmış gibi görünmektedir.

b. Ulusal Birlik Platformu oluşturulmasına rağmen bilinen nedenlerden dolayı (seçim) istenilen aktivite gösterilememiştir. Önümüzdeki zaman çok kısadır. Öncelikli faaliyetleri içeren bir “eylem planı” yapılarak uygulamaya konulmalıdır.

c. ADD’ nin büyümesinde teşkilatın genişletilmesinde “kalite ve güvenirlik” esas faktör olarak dikkate alınmalıdır.

d. İstanbul, Ankara, İzmir, Bursa, Gaziantep gibi büyük 5-10 ilimizde salon toplantıları tertiplenmeli, burada halkın tansiyonu ölçülmeli ve somut sonucun alınacağının tespiti halinde bu büyük şehirlerde mitingler tertiplenmelidir.

e. ADD diğer platformlarla birlikte “yeni bir güç” oluşturmalıdır. Mitinglerde insan sayısı önemlidir.

f. Uzun vadede ADD’nin “vizyon” u, “misyon” u yeniden belirlenmeli ve bu amaç doğrultusunda teşkilatlanmaya gidilmelidir. (bir siyasi parti mi oluşturulacak veya bir siyasi partinin arka bahçesi mi olacak veya Müdafaa-i Hukuk Kuruluşu gibi mi olacak) Amaç istikametinde yeni bir örgütlenme tarzı ve yönetim anlayışı tespit edilmelidir. Merkezi bir idare şekli mi veya şubelere insiyatif veren bir yönetim tarzı mı?

g. Halka somut çözümler götürmeliyiz. Halkın sorunları ile ilgilenmeli ve onlara çözüm bulmalıyız. (Fındık, narenciye üretimine, tarıma dönük çözümler) Bunlar proje şeklinde yürütülecek faaliyetlerdir.

h. Siyasi partiler, odalar, Anayasal kurumlarla görüşmeler yapılarak bu konuda ne düşündükleri öğrenilmeli ve kendilerinden hareketimizi desteklemeleri için destek alınmalıdır.

i. Toplumda önemli yer etmiş ve bizim düşüncemizde olan yazarlardan faydalanmalıyız. 

j. Özellikle üniversiteler olmak üzere bünyemize gençleri almalıyız.

k. Faaliyetlerimizde “yolsuzluk” üzerinde ağırlıklı olarak durmalıyız. Bu husus AKP’nin hassas bir yanıdır. Ali Dibo olayları kullanılmalıdır. İstismar edilmelidir.

l. Kadınlarımızı bu konuda bilinçlendirmeliyiz. Kadınlarımız bu mücadelede yer almak mecburiyetindedirler. Kadın kuruluşlarımızla temas ve görüşmeleri aksaksız sürdürmeliyiz.

m. İktidarın işine daha çok yarayacak bazı terimleri kullanmamalıyız. Örneğin “şeriat” gibi. Bu tip ifadeler ve bunların yerine kullanılması uygun olanlar tespit edilip yayımlanmalıdır. 

n. İşsizlik ve yoksulluk konusunu dile getirmeliyiz.

o. Rejime ve milli politikalara aykırı olan davranış, faaliyet ve girişimleri zamanında  protesto etmeliyiz. Mahalli medyada yayınlar dahil olmak üzere ADD’nin bütün şubeleri bu ve benzeri faaliyetleri yakından takip etmeli ve Genel Merkezi bilgilendirmelidirler. (Örneğin Petrol Yasasını basın yolu ile  protesto gibi)

p. Bu günlerde giderek arttığını gözlemlediğimiz iktidarın medyaya, Kanal-Türk’e bürokrasiye, üniversiteye ve YÖK’e karşı uyguladığı baskılara reaksiyon göstermeliyiz.

r. Hükümetin dış politikalardaki başarısızlığı strateji ve öngörü yoksunluğu, teslimiyetçiliği, gizli ikili görüşmelerle milli devlet politikalarından sapıldığı ve sonuç olarak ödünler verildiği dile getirilmelidir. Ulusal Bağımsızlığımızın zedelendiği vurgulanmalıdır.

s. ADD ve üyesi olduğu “Ulusal Birlik Hareketinde” geç kalınmıştır. Bir an önce aktive edilmelidir.

     ş. ADD bir siyasi parti olmamalıdır. Bir dernek olarak tarafsızlığı ile kamuoyu üzerinde daha etkili olabilecektir.

t. “Ulusal Birlik İttifakı” kalıcı hale getirilmeli, etkinliği arttırılmalı ve hızlandırılmalıdır. Bunun için ittifakın bütününü kapsayan bir program yapılmalıdır.

u. CHP temel bir kuruluştur. CHP’nin istenilen tepkiyi göstermesi için parti ile görüşmeler yapılmalıdır.

  ü. ADD’nin geleceğe dönük; siyasi, toplumsal, kültürel, eğitim, dış politika program ve projeleri yapılmalıdır.

v. ADD şubelerinin daha etkin bir şekilde Genel Merkezce saptanacak öncelikli bir programa uygun olarak faaliyet icra etmeleri sağlanmalıdır.

    y. Daha önce saptanmış komisyonlarda görev alacaklara “göreve davet” yazıları yazılmalı ve ADD’nin yukarıdaki açıklanan sahalardaki temel prensiplerine uygun olarak faaliyet sahaları ile ilgili programlar hazırlatılmalıdır.

z. Kurumların ve medyanın (Medya patronları) bizi desteklemesi için girişimlerde bulunmalıyız.


aa. Halka olan bitenin neler olduğunu, doğruları ve iktidarın yaptığı yanlışları açıklamalıyız.


ab. Gerek diğer STÖ leri ile gerekse kurumlarla aramızda sürekli diyalog teris edilmelidir.


ac. Cumhurbaşkanı seçimi için elde mevcut zaman dikkate alınarak strateji saptamalı ve ona uygun “faaliyet planı” yapılmalı ve uygulamalıyız. Bu konuda daha yapılması “faaliyet planı” revize edilebilir.


ad. İcra edilecek “Miting” in halka duyurulması ve katılımın çok büyük olması büyük önem arz etmektedir. Bu maksatla yazarlardan, medyadan diğer kurumlardan her türlü destek sağlanmalıdır. Hazırlıklar çok yönlü olarak sürdürülmelidir.” Şeklinde planlamanın yapıldığı anlaşılmıştır.

ADD Genel Merkezi, Nermin YİĞİT isimli şahsa ait, SAMSUNG marka, seri numarası  S08EJ1UP111365 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede “ALPASLAN IŞIKLI.doc” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde “ADD’den Ergenekon’a selam” başlıklı belgenin iki sayfadan ibaret olduğu, ADD Genel Yönetim Kurulu Üyesi Alpaslan IŞIKLI isimli şahsın operasyon kapsamında göz altına alınan şahıslara destek verdiği beyanlar ile ADD’nin 10 nuncu kurultayında yaşanan olaylar ile ilgili haberlerin yer aldığı görülmüştür.

Söz konusu belgede;

“ADD Genel Yönetim Kurulu Üyesi Alpaslan Işıklı, Ergenekon Terör Örgütü soruşturmasının 1 yılı aşkın bir süredir henüz iddianamesinin hazırlanmadığını belirterek, “Bu soruşturma kapsamında tutuklananlara yürekten selamlarımı yolluyorum. Hepimiz birer Atatürk olarak arkanızdayız” dedi.”şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.

ADD Genel Merkezi, Pınar ÖZER isimli şahsa ait, TOSHIBA marka, seri numarası  7233195169BM8K olan flash bellek üzerinde yapılan incelemede “cumhurbaşkanlığı 16.10.2006.doc” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde M.Şener ERUYGUR adıyla 10. Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet SEZER’e hitaben yazılan 16.10.2006 tarihli ve Atatürkçü Düşünce Derneği antetli belgenin tamamının 1 sayfadan ibaret olduğu görülmüştür.

Söz konusu belgede:

“Türkiye’nin oldukça kritik bir süreçten geçtiği  bu dönemde, Üniversitelerimizde yaşanan  şeriatçı, yapılanmanın  durdurulmasına  ve Atatürk ilke ve devrimleri doğrultusunda  gençler yetiştirecek  üniversiteler olması için her Atatürkçünün üzerine  düşen görevi yerine getirmesi gerektiğini  düşünüyoruz. Bu sorumluluk  bilinciyle, Atatürkçü Düşünce Derneği olarak, Üniversite Rektör adaylarından,

 
Kars - Kafkas Üniversitesinde,  Prof.Dr. Abamüslüm GÜVEN’in 


Manisa - Celal Bayar Üniversitesinde,  Prof.Dr. Semra  ÖNCÜ’yü 


Zonguldak- Karaelmas Üniversitesinde, Prof.Dr. Gamze Mocan Kuzey’i 

Çağdaş, laik ve Atatürkçü kişilikleri nedeniyle  desteklediğimizi Zat-ı alilerine bildirir, en derin saygılarımın  kabulünü arz ederim.”şeklinde ifadelerin yer aldığı ,

ADD Genel Merkezi, Pınar ÖZER isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede “FIL4743.DOC” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde Av.Ertuğrul KAZANCI adıyla YÖK BAŞKANLIĞINA hitaben yazılan 09.05.2006 tarihli ve Atatürkçü Düşünce Derneği antetli belgenin tamamının 1 sayfadan ibaret olduğu ,

Söz konusu belgede:

“Yeni açılacak Erzincan Üniversitesi Rektörlüğü için, Erzincan MYÖ Müdürü Prof.Dr. Şakir Bayındır ile Erzurum Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mulkim Sağır’ın adaylıkları yararlı olacakları kanaatiyle tarafımızdan desteklenmektedir.” Şeklinde bazı Üniversitelere atanmasını istedeikleri rektör adaylarının isimlerini ilgili birimlere bildirdikleri tespit edilmiştir.

ADD Genel Merkezi, Pınar ÖZER isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede “Ato-sinan aygün-dergi alımı.doc” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde Av.Kutlay ALPUĞAN adıyla, operasyon kapsamında göz altına alınan Sinan AYGÜN isimli şahsa hitaben yazılan, 28.07.2003 tarihli ve Atatürkçü Düşünce Derneği antetli belgenin tamamının 1 sayfadan ibaret olduğu,

Söz konusu belgede;

“Geçmiş yıllardan bu güne Derneğimize yapmış olduğunuz maddi manevi her türlü desteğiniz bize güç vermiş, çalışmalarımızda kolaylık sağlamıştır.

Bilindiği üzere; “Atatürkçü Düşün Dergisi” adlı yayın organımız aylık olarak yayınlanmaktadır. Geçen yıllarda olduğu gibi; sizlerin belirleyeceği miktarda aylık düşün dergisinden alarak, Derneğimize katkıda bulunmanızı diliyoruz.”şeklinde beyanların yer aldığı ,

ADD Genel Merkezi, Pınar ÖZER isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede “ato06.06.06.doc” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde Av.Ertuğrul KAZANCI adıyla, Ankara Ticaret Odası Başkanlığına hitaben yazılan, 06.06.2006 tarihli ve Atatürkçü Düşünce Derneği antetli belgede “Derneğimizin 24-25 Haziran 2006 tarihlerinde yapılacak olan 9. Olağan Genel Kurulu için saat 13.00’te dağıtılmak üzere 600 sandviç + 600 ayranın (iki gün) Ankara Üniversitesi DTCF Farabi Salonu Sıhhıye/Ankara adresine  gönderilmesini bilgilerinize gereği için sunarım” yazdığı görülmüş olup; ADD’ nin toplantılarını ATO tarafından finanse edildiği anlaşılmıştır.

ADD Genel Merkezi, Pınar ÖZER isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede “ato-yer hakkında-16.02.04.doc” isimli bir MSword dosyası tespit edilmiştir. “ato-yer hakkında-16.02.04.doc” isimli incelendiğinde Av.Ertuğrul KAZANCI adıyla, ATO BAŞKANLIĞINA hitaben yazıla, 15.06.2005 tarihli ve Atatürkçü Düşünce Derneği antetli belgenin tamamının 1 sayfadan ibaret olduğu görülmüştür.

İLETİŞİM TESPİT TUTANAKLARI

*Tape No: 6065, 28.03.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Ali…? nin yaptığı görüşmede; Mehmet Şener ERUYGUR’un “Dernektesin bu şeyin Tuncayın üyelik işini halletsinler tamam mı” “evet şey yapıyor niye beni üye yapmadılar diye” “Yani bu işi halledin gönderin şubesinede bildirsinler üyelik tamam diye” dediği ,

*Tape No:7597, 14.04.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile X Şahıs arasında yapılan görüşmede; A.Tuncay ÖZKAN’ın “Şimdi Havva var sen Adnan zaten üye, Havva ve sen şeye gidiyosunuz, Bebek şey bi söylesene o hani bizim oraya geçince mezarlığın olduğu yer neresiydi Atilla abinin mezarının olduğu yer” “Emirgan ADD ye gidiyosunuz Emirgan ADD ye üye oluyosunuz bugün” dediği, X Şahıs’ın “Niye” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Öyle” dediği, X Şahıs’ın; “Ya Havva hanım gitsin üye olsun ben ADD madede üye olmam vallaha Aydın DOĞAN denetleme vakfına üye oluyorum ben ben ADD ye üye olmam abi” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Niye lan” dediği,

*Tape No:7598, 14.04.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Havva..? arasında yapılan görüşmede; A.Tuncay ÖZKAN’ın; “…İyidir sen ADD üyesi misin” dediği, Havva’nın; “Hayır ben üye olmam” “Ne biliyim ben hiç Çağdaşın dışında hiç biyere üye olmadım” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Allahım yarabbim ya ulan” “Belgelerini hazırla da ADD ye üye olacakksın oldu mu” dediği ,

*Tape No:7599, 14.04.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile X Şahıs arasında yapılan görüşmede; A.Tuncay ÖZKAN’ın; “…Şimdi Gülizar var başka kimler var” dediği, X Şahıs’ın; “Neyle ilgili” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “ADD” dediği, X Şahıs’ın; “Vallaha var yani baya ...” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Kim oğlum yönetime girecek olan şöyle” dediği, X Şahıs’ın; “Ha görüşecek misin” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Evet ya bak hemen dinleme başladı ya ulan ne salak herif bunlar ya” dediği, X Şahıs’ın “Ben sana bi liste yapayım da” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Hadi bana bi liste yap yolla bide Ankaradan bi liste yolla” dediği, X Şahıs’ın “Ankaradan sıkıntılıyız ya Ankarada Halil SEVİNÇ ve bizim Ersandan başka kimse yok yani” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın “Halil SEVİNÇ kim” dediği, X Şahıs’ın “Şey yok mu Emin şeyi” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın “Bana bi liste yap Gülizar kadın başka kim var kadın” dediği, X Şahıs’ın “Manisa var Nalan” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın “Nasıl bir kadın o” dediği, X Şahıs’ın; “İyi bir kadın yırtıcı bir kadın ama görev” “İyi yırtıcı bir kadın ama görev alır mı bilmiyorum” dediği ,

*Tape No: 7600, 14.04.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Biz Kaç Kişiyiz Sivil Toplum Platformu Kadın Konseyi Başkanı Sitare İ…nin yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “...sen ADD üyesi misin” dediği, Sitare İ…nin; “Ney” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “ADD” dediği, Sitare İ…nin “Yok benim tek üyeliğim var Borsa Uzmanları Derneği bide İşletme Fakültesi Mezunları Derneği başka hiçbir üyeliğim yok” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “...tamam şimdi senden ricam şey” “ADD nin sen nerdesin Şişlisin değil mi” “Şişli ADD ye hemen başvur üye ol oldu mu bugün” “Şişli ADD sine üye ol bide şu senin kadın başkan” “Bide Antalya falan filan bizim kızlara söyle” “Bizim kızlar hemen ADD üyesi olsun” dediği, Sitare İ…’nin; “Tamam oldu İzmire de söylerim” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Yani senin bütün kızlara söyle” “Senin kızlara söyle” “ADD ye üye olsunlar tamam” “Ama ama hemen bugün üye olsunlar” dediği ,

*Tape No:7601, 14.04.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile X Şahıs arasında yapılan görüşmede; A.Tuncay ÖZKAN’ın; “…bişey sormam gerekiyo da onun için rahatsız ettim sizi kusura bakmayın” “Siz ADD üyesi misiniz” “O zamam Ankaraya gittiğinizde ADD de bi şeyapar mısınız sizi genel sekreter bekleyecek bi üyelik yapar mısınız” “Üye olun evet hocam” “Ben sizinle akşam konuşacam o konuyu hocam” “Nesrin Nesrin üye midir acaba” “Nesrin de üye olursa çok mutlu olurum hocam” dediği ,

*Tape No:7602, 14.04.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile X Bayan arasında yapılan görüşmede; A.Tuncay ÖZKAN’ın; “…sen Atatürkçü Düşünce Üyesi misin” “Olsana hemen” dediği, X Bayan’ın; “Niye olayım olmayacam” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Yav ol dedim be üff” “Ulan ne manyak şeysiniz ol dedim sana” “Lan ol” dediği, X Bayan’ın; “Olmam ya niye olayım Allah Allah Atatürkçü Düşünce Derneğine üye olmak istemiyorum ya” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Ulan siz çok manyaksınız ya neyse” “Peki tamam ben yirmisinde geldiğimde sana anlatacam tamam” dediği, X Bayan’ın; “Ne anlatacan ne” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Anlatacam birkaç şey anlatacam ula telefonlarda anlatmıyorum” dediği,

*Tape No:6107, 29.04.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Ali…? nin yaptığı görüşmede; Ali’nin “Bu gün Tamer geldi bişeyler anlattı” “Malum şeyler gibi ......” … BİLİM DANIŞMA KURULUNDA yaptığı toplantının sonuçlarını şey etti” “…,
*Tape No:7700, 13.06.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Gülizar… arasında yapılan görüşmede; Gülizar’ın 12 Haziran 2008 tarihli 32. Gün Programına atıfta bulunarak “Tamam zaten bugün internetteki yayınlarınızı izledik internetteki yayınlarınızı izledikte bu adam çıldırmış olmalı falan diyorlar,…, Abdullah ÖCALAN’a hak vermişsiniz” dediği, Ahmet Tuncay’ın “EVET NOLMUŞ VERMİŞİM NE OLUCAK” dediği, Gülizar’ın “Sadece o bölümü almışlar Abdullah ÖCALAN haklı dedi diyor ama neden haklı dediğini hiç yazmıyorlar” dediği, Ahmet Tuncay’ın gülerek “BOŞ VER BU PROPAGANDA BİZİM İŞİMİZE ÇOK YARAR” dediği tespit edilmiştir.

ULUSAL BİRLİK HAREKETİ PLATFORMU

Platformların kurucuları ve yöneticileri ile ilgili İl Dernekler Müdürlüğünden alınan cevabi yazıda, Dernekler kanunun 25 maddesine göre, derneklerin amaçları ile ilgisi bulunan ve kanunlarla yasaklanmayan alanlarda kendi aralarında veya vakıf sendika ve benzer sivil toplum kuruluşlarıyla ortak bir amacı gerçekleştirmek üzere ve yetkili organların kararları ile platform oluşturabilecekleri, bir platformun faaliyete başlayabilmesi için temsilciler tarafından bir mutabatak tutanağının düzenlenmesi gerektiği, fakat bu mutabakat metninin Mülki Amirliğe bildirim zorunluluğu olmadığı, bu nedenle adı geçen platformlarla ilgili bilgi veremediklerini belirtmişlerdir.

Bu nedenle Ulusal Birlik Platformu ve diğer platformların kimler ve hangi derneklerin bir araya gelmesi ile kurulduğu ele geçirilen veriler doğrultusunda anlatılacaktır.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, Ulusal Birlik  Hareketi Platformunun, 03 Mart 2004 tarihinde 39 Sivil Toplum kuruluşunun bir araya gelmesi ile kurulduğu, o dönemde Genel Başkanlığını Bülent BERKARDA’nın yaptığı, adı geçen platformun kurulduğu dönemde Mehmet Şener ERUYGUR’un Jandarma Genel Komutanı olduğu ve kendisine bağlı illegal olarak oluşturduğu Cumhuriyet Çalışma Grubu vasıtasıyla Ulusal Birlik Hareketi Platformunu kontrol altına aldığı ve yönlendirdiği ,hatta Ulusal Birlik Hareketi Platformunun o dönemde gerçekleştirdiği bazı faaliyetlerin finansmanını da Jandarma genel Komutanlığının bütçesinden karşıladığı anlaşılmıştır.

Mehmet Şener ERUYGUR 2004 yılının ağustos ayında emekli olduktan sonra Atatürkçü Düşünce Derneği genel başkanlığına geçmiş ve kısa bir süre sonra da Atatürkçü Düşünce Derneği’nin de içinde bulunduğu Ulusal Birlik  Hareketi Platformunu farklı sivil toplum örgütleri ile yeniden kurmuştur.

Bu kapsamda diğer faaliyetlerin yanı sıra Cumhurbaşkanlığı seçimleri öncesinde kamuoyunda “CUMHURİYET MİTİNGLERİ” olarak bilinen mitingleri düzenlemiştir.

Diğer taraftan bir önceki iddianamede şüpheli Semih Tufan GÜLALTAY’ın da Ulusal Birlik Hareketi Platformu kurduğu ve Genel Başkanlığı yaptığı belirtilmiştir. Bu durumu Semih Tufan GÜLALTAY’da alınan ifadesinde bizzat söyleyerek Ulusal Birlik Hareketinin kurucusu ve Genel başkanı olduğunu ifade etmiştir.

Şüpheliler Şener ERUYGUR ve Hurşit TOLON’un alınan ifadelerinde de, Semih Tufan GÜLALTAY’ı tanıdıklarını ve bir kez görüştüklerini beyan etmişlerdir. Semih Tufan GÜLALTAY geçmişinde sabıkası olan ve kamuoyunca da bilinen Akın BİRDAL’ın vurulması olayından yargılanmış ve hüküm giymiş birisidir. Diğer taraftan da etrafında çıkar amaçlı suç örgütü olarak bilinmekte ve halen de bu suçtan yargılanmaktadır.

Dolayısıyla, Şener ERUYGUR ve Hurşit TOLON’un Semih Tufan GÜLALTAY’la tanışmaları ve görüşmelerinin tesadüf olmadığı, örgün sivil toplum örgütleri yapılanmasında birlikteliklerini ortaya koyduğu anlaşılmaktadır.

Diğer taraftan Ulusal Birlik Hareketi Platformu ile ilgili veriler, İşçi Partisinin Ankara’ da ki binasında ve şüpheli Nusret SENEM’in işyerinde ele geçirilmiştir. Tüm bu veriler de şüphelilerin örgütsel birlikteliklerini ve aynı amaç ve hedefler doğrultusunda faaliyet gösterdiklerini ortaya koymaktadır.

Şüpheli Şener ERUYGUR dan ele geçirilen dijital verilerde bulunan Cumhuriyet Çalışma Grubu devre raporlarına bakıldığında, Ulusal Birlik Hareketi Platformunun Ergenekon Terör Örgütü tarafından kontrol altına alınan ve örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda yönlendirilen bir platform olduğu anlaşılmıştır.

Cumhuriyet Çalışma Grubu Jandarma Genel Komutanlığı Bünyesinde Şener ERUYGUR’a bağlı faaliyet gösteren ve gerçekleştirdiği faaliyetleri aylık “DEVRE RAPORLARI” ile anlatan illegal bir yapılanmadır. Cumhuriyet Çalışma Grubunun geleceğe dönük perspektifleri başlığı altında, Cumhuriyet Platformu oluşturulması planlanmıştır. 


Cumhuriyet Çalışma Grubunun 19 Ocak 2004 tarihli devre raporunda, Cumhuriyet platformu çalışmaları başlığı altında; Ulusal Birlik Hareketi Platformu ve Genel Başkanı Bülent BERKARDA ile yapılan görüşmeden bahsedildiği, hatta aynı rapor içersinde Ulusal Birlik Hareketinin yaygınlaşması için, Cumhuriyetin kazanımlarını tehlikeye sokan icraatların ve bunlara karşı önerilerin bir basın bildirisi olarak hazırlanarak, bedeli 830 kaleminden ödenmek suretiyle, Ulusal Birlik Hareketi ve Cumhuriyet Platformu imzası ile yüksek tirajlı gazetelerde yayımlanması gerektiği belirtilmiştir.


Cumhuriyet Çalışma Grubunun darbe planları kapsamında gerçekleştirdiği çalışmaları, darbe planı içersinde hareket eden Kuvvet komutanlarına takdim ettiği ve komutanların görüşleri ile ilgili bir değerlendirmeleri sunu şeklinde hazırladığı, bu değerlendirmelerde, Ulusal Birlik Hareketinin kendilerine bağımlı olarak; İstihbarat Başkanı ve Sn. Komutanın talimatları doğrultusunda hareket etmesinin sağlanacağı, Ulusal Birlik Hareketi içerisinde yer alan STK’nın kurumsal ve bireysel biyografik istihbaratının yapılacağı, sakıncalı görülen STK’nın platformdan dışlanmasının sağlanacağı belirtilmiştir.


Cumhuriyet Çalışma Grubunun 19 Şubat 2004 tarihli devre raporunda, Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu Lideri Prof. Bülent BERKARDA’nın gerçekleştirmiş olduğu faaliyet ve etkinliklerine dair zabıt ve raporlarını sunduğu, 


Bir çok STK’na Ulusal Birlik Hareketine katılıma davet nitelikli mektuplar ve e-postalar gönderildiği, bu mektuplarda UBH’nin ilkeleri, misyonu, amacı ve uygulama yöntemleri anlatılmakta olduğu ve bütün ulusal güçlerin harekete katılmasının istendiğinin anlatıldığı, aynı raporun değerlendirme bölümünde, Ulusal birlik hareketinin son faaliyetlerinin uygun ve yerinde faaliyetler olduğu, Uyarılarının dikkate alındığı, Ancak klasik sol anlayışın devam ettiği, merkez sağdan yönelen tepki oylarından güç alan iktidara karşı, merkez sağ tabana hitap edecek yaklaşımların daha sonuç alıcı olacağı şeklinde değerlendirmeler yapıldığı ,


Cumhuriyet Çalışma Grubunun 19 Şubat 2004 tarihli devre raporunda, Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu başlığı altında, Ulusal Birlik Hareketi  STK Platformunu oluşturan kuruluşlar yazdığıgörülmüştür.

Cumhuriyet Çalışma Grubunun 8 Mart 2004 tarihli raporunda, “Aydınlarla Yüzyüze….” başlığı altında; 

03 Mart 2004 “Hilafetin İlgası ve Tevhid-i Tedrisat Kanunu'nun 80. Yılı ve Günümüz Türkiye'si” konulu panel; ATO Tesislerinde ADD’nin görünür sahipliğinde bütün ulusal birlik çizgisindeki STK’larının katılımı ile icra edilmiştir. şeklinde ifade edildiği, 


Dolayısıyla Cumhuriyet Çalışma Grubunun devre raporlarında da açıkça belirtildiği üzere Ulusal Birlik Hareketi Platformu Ergenekon Terör örgütü tarafından kontrol edilmeye çalışılan bir sivil toplum örgütlenmesi olduğu anlaşılmıştır.

Diğer taraftan şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital verilerden ve Şener ERUYGUR’un alınan ifadesinden, Ulusal Birlik Hareketi Platformunun 2006 yılında Şener ERUYGUR başkanlığında yeniden kurulduğu ve bu kez adı geçen platform altında farklı derneklerin toplandığı anlaşılmıştır.

Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital verilerde bulunan; UBHP oluşumu isimli word belgesinde, Ulusal Birlik Hareketi Platformunun kuruluşu, amacı ve platformda bulunan 39 derneğin isimleri  maddeler halinde yazıldığı belirlenmiştir.


Söz konusu doküman içersinde özetle;

“Madde 1- Aşağıda adları yazılı dernekler, vakıflar, sendikalar ve demokratik kitle örgütleri  5253 sayılı Dernekler Kanunu çerçevesinde ve yetkili organlarının kararı ile, ülke bütünlüğünü ve ulusal birliği korumak amacıyla, Atatürkçü Düşünce Derneği Genel Başkanı Şener ERUYGUR’un başkanlığında Ulusal Birlik Hareketi adıyla bir platform kurmuşlardır.”şeklinde devam eden ve platfoma üye kuruluşlarla platformun amaçları yer almıştır.


Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital veriler içerisinde; Ulusal Birlik Hareket Platformu 2 isimli Word belgesinde; Mehmet Şener ERUYGUR imzalı 25.07.2007 tarihinde hazırlanmış, 2007-2008 eylem planının yer aldığı görülmüş, belge içerisinde özetle;

       “Ulusal Birlik Hareketi Eylem Planı” başlığı altında özetle, “03.03.2004 tarihinde teşkil edilen Ulusal Birlik Hareketi Platformu, başta Cumhuriyet Mitingleri olmak üzere, rejimin ve devrimlerin korunması konusunda şimdiye kadar kendisine düşen görevleri büyük bir heyecan ve vatanseverlik duygusu ile yerine getirmiştir.” “Bu maksatla hazırlanmış bu “Eylem Planı” uygulayıcıların teklifleri ile geliştirilecektir.” ,

“Strateji ve Uygulama Esasları” başlığı altında özetle, “Ancak hiçbir partinin bir teşkilatıymış gibi bir görünüm verilmemelidir.” “22 Temmuz Genel Seçimlerinin analizi objektif bir şekilde yapılmalıdır. Buradan çıkarılacak sonuçlar müteakip dönemdeki çalışmalarımıza yansıtılmalıdır.” “Mart 2009 da yapılacak “Yerel Seçimler” her türlü hazırlık ve icraatımız için belirleyici faktördür.” “Merkezi sağda güçlü bir oluşumun sağlanması ve bunu desteklememiz önem arz etmektedir. 2009 yılı Yerel Seçimlerinde sol ve sağ partiler arasında bir “ittifak” halinde seçimlere girilmesi düşünülmesi gereken en önemli konulardan biridir.” “21 Ekim’de yapılacak “Cumhurbaşkanının Halk  tarafından seçilmesi” ile ilgili REFERANDUM’da “HAYIR” oyu kullanılması için faaliyet icra edilmelidir.” ,

“Taşra Teşkilatı” başlığı altında da, Ulusal Birlik Hareketi Platformunun taşrada ADD’nin bulunduğu il ve ilçelerde organizatör kurumun ADD il veya ilçe başkanlığının olduğu belirtilmiştir.

Şüpheli Şener ERUYGUR ifadesinde, Semih Tufan GÜLALTAY’ın hatırlamadığı bir tarihte yaklaşık 1-2 yıl önce kendisine telefon açarak araba göndereceğini, İstanbul' a gelmesini söylediğini, Eminönü'nde bir ofiste buluştuklarını, kendisinin tek başına geldiğini, orada Semih Tufan GÜLALTAY’ın kendilerine birifing verdiğini, daha doğrusu oradakilerin kendilerini kısaca tanıttıklarını, ancak o kişileri görünce kendisinde bir rahatsızlık hissettiğini, çünkü bu şahısların bazılarının sakallı filan olduğunu, bu şahısların kendi platformuna (Ulusal Birlik Platformuna) katılacaklarını söylediklerini, kendisinin yurt dışındayken Semih Tufan GÜLALTAY’ın kendi kurduğu platforma  kendilerini aldığını ilan ettiğini duyduğunu, araştırma yaptığında bu kişinin Akın BİRDAL suikastinin azmettircisi olduğunu öğrendiğini ve tamamen ilişkisini kestiğini, başkaca bir görüşmelerinin olmadığını beyan etmiştir.

Diğer taraftan şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’da alınan ifadesinde Semih Tufan GÜLALTAY ile tanıştığını ve bir kez Maltepedeki ofisinde görüştüğünü beyan etmiştir. 

Atatürkçü Düşünce Derneğinde yapılan aramada, “ULUSAL MUTABAKAT EYLEM PLANI” isimli, internet çıktısı olduğu ve elde edilen belgenin içeriğinde,“Üniversite öğretim görevlilerinden, sivil toplum kurumu yöneticilerine kadar birçok kişiden sağlanan dosyalar ve şahıslara ilişkin özel bilgilerin Cumhuriyet Çalışma Grubunda raporlandığı, Ulusal Birlik Hareketinin bizzat dönemin Jandarma Genel Komutanı Şener ERGUYGUR tarafından kurulduğu ve Cumhuriyet Çalışma Grubundan alınan sivil toplum eylem kararları kapsamında, 225 ayrı sivil toplum kuruluşunun Ulusal Birlik Hareketiyle iş birliğinin sağlandığının” belirtildiği anlaşılmıştır.
Ankara’ daki İşçi Partisinden elde edilen Seagate 5NF02KV8 300GBlık hardiskin içerisindeki doc dosyasında,


“ULUSAL BİRLİK HAREKETİ” isimli word dosyasında, “Her türlü fikir, ideooljik, siyasi ve sosyal farklılıkları bir kenara bırakarak, Anayasal düzen içinde tek devlet, tek vatan, tek millet, tek bayrak ve tek resmi dilde birleşenler, “ÖNCE TÜRKİYE” diyenler, Ulusal Birlik Hareketi’ni oluşturmuşlardır. 
*Tape No:6006’da kayıtlı 13.02.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Tamer A…nın yaptığı görüşmede; Tamer A…nın “bundan sonrada işte halka da bu duyuruyu yapmış oluyoruz” “Hareketimizi başlattık diyoruz güzeldi yani” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Tamam şimdi şeyin HURŞİT in şimdi böyle ortada merkezi bir pozisyon takındığını ifade ettiler bana” “Komutanım şimdi el altından şeyler başladı” “… biz bunu açıklamak zorundayız çünki şey var ıııı arkadan kaynamalar var alttan” “Bunu önlemek zorundayız yani onbeşine efendim benim onbeşine canım istiyor da istemiyor da onaltısına” “Bu adamın artık bizimle beraber olması bence şey haline geldi ne zaman yapılacak bu Ulusal Birlik Hareketi toplantısı” dediği, Tamer A…nın “Sen ne zaman istersen senin geldiğin zamanda yapalım” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Geldiğim zaman işte onyedisi panel var” “Onsekizinde yapalım ben orda açıkların derim ki birlikte olmak istemiyoruz diğer arkadaşlarıda” dediği, Tamer A…nın “Şimdi konuşacaz konuşucaz onu” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Görüşün başka türlü bizim işimiz çok sıkıntıya giriyor” dediği, Tamer A…nın  “Biz konuşuruz şimdi bağlarız tamam” dediği , 

*Tape No:6021’de kayıtlı 20.02.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Bülent B…nin yaptığı görüşmede; Mehmet Şener ERUYGUR’un “Tamam, bu ÇAYYOLU’nu falan da ikaz etmek lazım.” dediği, Bülent B…nin “ÇAYYOLU Bizimle hareket eden bir arkadaşımızdır.” “ADD, ÇAYYOLU biz olduktan sonra bu üçlü gurup burada çıkacak kararlara her bir şekilde müdahil olur.” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Evet uymak zorunda kalırlar. Çünkü bunlar belli, önce bir direndiler yapmayalım diye.” Dediği,

*Tape No:6024’de kayıtlı, 22.02.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Ercan Y…’nin yaptığı görüşmede; Ercan Y…nin “Sayın komutanım rahatsız ettim, ben Ercan Y….” “Komutanım, biz bu 12 Nisan ile ilgili Emniyet ve Valilikten müsaade yazısını verdik komutanım.” “Dönüyoruz, bir problem yok komutanım, onu arz etmek için aradım. Diğer imzaları topladık.” “Tandoğan komutanım” “Bir emriniz var mı komutanım” dediği ,

*Tape No:6036’da kayıtlı, 05.03.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Selman P…’nin yaptığı görüşmede; Selman P…nin “Bu yine bu Ondört Nisan Grubu gibi yine gruplar yaratacak mıyız ne yapacağız komutanım” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Aman yok, yok delimisin sen ya” “O herif yani o Teyfik KIZGINKAYA denen adamlar” “bunlar çok” ……“Bunlar Milli Mitingciler canım milli mitingciler” “… ONKİ NİSAN her şeyi denetim altında tutuyoruz” dediği ,

*Tape No:6197’ de kayıtlı 05.03.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile  X Şahısın yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit TOLON’un “şimdi ona bi söylerseniz biz oraya bunun ADD vasıtasıyla gereğini yaptıracaz, ben tanımadığım için size bi danışayım dedim” dediği, X Şahsın “Zaten Şener paşamla, Taner paşamla Ondört Nisan çalışma grubuna benim karşı çıkmamamın nedeni buydu, önce üç tane albayı sırtlarına sardılar bize karşı kullandılar ve ADD Çankaya şubesinde Şener paşamın desteklediği Süleyman POLAT Ondört Nisan çalışma grubu olarak genel kurula aday” “..  paşam ben zaten bunu her zaman söylüyorum ULUSAL BİRLİK HAREKETİ PLATFORMU ÜÇ MART 2004 BİZ YOLA ÇIKTIK O ZAMAN YÜZ SEKSEN ÜÇ KURULUŞTUK, ATO’DA YAPTIĞIMIZ TOPLANTI İLK TOPLANTIMIZDIR” “sayın paşam o zaman görevdelerdi, e ondan sonra ADD Genel Başkanı oldular.” dediği ,

*Tape No:6078’de kayıtlı,  09.04.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Bedri B…nin yaptığı görüşmede; Bedri B…nin “Bildiğiniz gibi ilerliyoruz diyorsunuz miting hazırlıkları nasıl gidiyor” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un  “Olduğunu söylüyorlar bilmiyorum siz hergün zaten yazıyorsunuz çiziyorsunuz” “Karar verildi acaba bi değişiklik yapılabilir mi diye bi... yaptık ama efendim belirledik bi grup şöle istiyor öbür grup böle istiyor efendim... kendilerine de tebliğ edildi değiştiremeyiz şeklinde bi görüş... diğerlerine nezaketen.....” dediği, 
*Tape No: 6097’de kayıtlı, 17.04.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Tamer A…nın yaptığı görüşmede; Tamer A…nın “Mesaj bırakmayayım nasıl olsa bulurum dedim geçen gün işte bu mitingle ilgili bir değerlendirme yaptık” “Şenercim biz salı günü tekrar bir toplantı yapılıyor ondan önce bir platformu Ulusal Birlik Hareketi Platformuna bir bilgi verelim diyoruz pazartesi günü” dediği ,

*Tape No:4914’de kayıtlı, 28.06.2008 günü Erol MÜTERCİMLER’in X Bayan ile yaptığı görüşmede özetle; X Bayan’ın “Yerle ilgili bir daha teyit alayım dedim, Tandoğan ve Sıhhiye arasında çünki şey vardı … henüz kesinleşmemişti … Tandoğan ağırlıklı gidiyo” “Sıhhiyede olabilir” dediği, Erol’un “bu konuda işte YARDIM ALACAĞIMIZ İŞTE EN YÜKSEK YARGIÇLARDAN BİRİSİNİ ARADIM söyledim” “Şimdi aralarında üç dört tane isim kararlaştıracaklar” dediği anlaşılmıştır.
ANADOLU ULUSAL UYANIŞ VE DAYANIŞMA PLATFORMU

2005 yılında emekli olan Hurşit TOLON bir süre sonra İzmir ilinde Anadolu Uyanış ve Dayanışma Platformunu kurmuş ve bu platformun Genel Başkanı olmuştur. Ayrıca yine örgütün kontrol altına aldığı anlaşılan Türkiyem Topluluğuna danışmanlık yaptığı bilinmektedir.

Bunun yanı sıra Ankara da Çay Yolu Platformu, Ulusal Birlik Platformu, Ulusal Güç Birliği Platformu, Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu ile birlikte Ulusal Platformlar Güç Birliğini oluşturmuşlar ve tüm bu sivil toplum örgütlerinin faaliyetlerini sevk ve idare etmeye çalışmıştır.

Bu kapsamda örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda gösteri yürüyüş ve mitingler düzenlemiş, bu çerçevede İzmir de düzenlenen Cumhuriyet Mitingine Anadolu Uyanış ve Dayanışma Platformu olarak katılmışlardır.


 “UUPkrLş.doc” isimli EK MSword dosyasının içeriğinde, “ULUSAL UYANIŞ PLATFORMU (UUP)” “Ulusal Uyanış Platformu;  demokratik, laik ve sosyal bir hukuk devleti olan Türkiye Cumhuriyetinin bağımsızlığına, ulusal birlik ve bütünlüğüne yönelik her türlü iç ve dış tehdide karşı toplumu bilinçlendirmek, Çağdaş Cumhuriyetimizin tüm değerlerini ve kazanımlarını korumak amacıyla, aşağıdaki (27) sivil toplum kuruluşu tarafından oluşturulmuştur: (Kuruluş Tarihi:20/Nisan/2006) TÜRK ANNELER DERNEĞİ İZMİR ŞUBESİ, TÜRK ANNELER DERNEĞİ BUCA ŞUBESİ, TÜRK  KADINLAR BİRLİĞİ  BORNOVA ŞUBESİ, TÜRK KADINLAR BİRLİĞİ İZMİR ŞUBESİ, TÜRK KADINLAR BİRLİĞİ KARŞIYAKA ŞUBESİ, TÜRK KADINLAR BİRLİĞİ URLA ŞUBESİ, TÜRK  KADINLAR KONSEYİ İZMİR ŞUBESİ, TÜRKİYE MUHARİP GAZİLER DERNEĞİ  EGE BÖLGESİ BAŞKANLIĞI, TÜRKİYE EMEKLİ SUBAYLAR DERNEĞİ BORNOVA ŞUBESİ, TÜRKİYE EMEKLİ SUBAYLAR DERNEĞİ KARŞIYAKA ŞUBESİ, TÜRKİYE EMEKLİ SUBAYLAR DERNEĞİ KONAK ŞUBESİ, TÜRKİYE YARDIM SEVENLER DERNEĞİ İZMİR ŞUBESİ, ATATÜRKÇÜ DÜŞÜNCE DERNEĞİ (ADD) BALÇOVA ŞUBESİ, İZMİR KÜLTÜR VE SANAT DERNEĞİ, KADIN HAKLARINI KORUMA DERNEĞİ İZMİR ŞUBESİ, KÖY ÖĞRETMENLERİYLE HABERLEŞME  VE YARDIMLAŞMA DERNEĞİ, TÜRK KÜLTÜR VE SANAT DERNEĞİ (GENEL MERKEZİ), TÜRK DÜNYASI KADINLARI DOSTLUK VE DAYANIŞMA DERNEĞİ İZMİR ŞUBESİ, BORNOVA KADINLAR SOSYAL VE KÜLTÜREL DAYANIŞMA DERNEĞİ, İZMİR  SEKRETERLER DERNEĞİ, KADIN ADAYLARI DESTEKLEME VE EĞİTME DERNEĞİ (KA-DER), SOROPTİMİST DERNEĞİ GÖZTEPE ŞUBESİ, SOROPTİMİST DERNEĞİ İZMİR ŞUBESİ, SORPTİMİST DERNEĞİ KORDON ŞUBESİ, ULUSAL EĞİTİM DERNEĞİ, GİRİŞİMCİ KADIN DERNEĞİ, TÜRK KÜLTÜR VE SANAT DERNEĞİ KARŞIYAKA ŞUBESİ” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür.

“UUP HURŞİT TOLON BASIN AÇIKLAMASI.doc” isimli EK MSword dosyasının içeriğinde ise ULUSAL UYANIŞ PLATFORMU (UUP) ONURSAL BAŞKANI (E) ORGENERAL HURŞİT TOLON’UN 4 KASIM 2006 TARİHLİ BASIN AÇIKLAMASI’nın yer aldığı, bu açıklmada özetle,

3 Haziran ve 24 Temmuz’da; Gündoğdu Meydanı’nda düzenlenen CUMHURİYET MİTİNGLERİNE, diğer Demokratik Kitle Örgütleri’yle birlikte iştirak edildiği belirtilmiştir.

İLETİŞİM TESPİT TUTANAKLARI

*Tape No:7458’de kayıtlı 20.02.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Umut arasında yapılan görüşmede; Umut’un “Bu seferberlik Cumhuriyet Seferberliği ayağı ne iş la O Mümtaz Uluç GÜRKAN topluyor Türkiyem topluluğu birleşiyor,…, ULUSAL UYANIŞ TOPLULUĞU ANKARA’DA BİRLEŞİYOR” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Yapsınlar yapsınlar iyi olur iyi olur yapsınlar” dediği, 
Tape No:4265’de kayıtlı, 04.03.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile B.Zafer F… ile yaptığı görüşmede; B.Zafer F…’nın “iyi günler ben ZAFER F…, Ulusal Sivil Toplum Kuruluşları Birliğinden, Arastan almıştım telefonunuzu” “Evet ben sizin ziyaretinize gelmiştik biz” “Sivil Toplum Kuruluşları Birliği olarak” “Hatırlıyosanız iki kere, birinci orduda” “İstanbul kadın kuruluşları birliği koordinatörü Nazan MOROĞLUyla birlikte” “Evet şimdi efendim eğer vaktiniz müsaitse sizinle birazcık bazı şeyler söylemek istiyorum” “şimdi bir İstanbul daki aşağı yukarı elli yedi tane kuruluşun bi araya gelmesiyle oluşun bir birliğiz biz, bu birlik biliyorsunuz aynı zamanda Cumhuriyet Mitinglerine de büyük bir katkı yapmıştır ve İstanbuldaki Çağlayan Mitingini de düzenlemiştir. Şimdi biz amacımız tabi bütün Türkiye deki sivil toplum kuruluşlarının cumhuriyetçi sivil toplum kuruluşlarının bir eş güdümle bir araya gelmesi ortak hareket etmesi iken gördük ki Ankarada iki grup var” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Hayır, hemen ben bi anlatayım, tesadüfen onun Genel Kurul Toplantısı başlamak üzere şimdi sözcümüzde burda” “Maalesef Ankarada iki grup birilerinden oluştu ben ben şimdi o sizin iki grup dediğiniz grubun bir diğeriyle Ulusal Platformlar Güç Birliği şimdi” dediği, B.Zafer F…’nın “Evet bu UPEK” dediği “Burası dernek değil platform. Bunların beşi Ankarada kurul… Ankarada bulunan platformlar” “Ben size söyleyim ULUSAL GÜÇ BİRLİĞİ PLATFORMU, ULUSAL BİRLİK HAREKETİ PLATFORMU, TÜRKİYEM GRUBU, benim mensubu olduğum ANADOLU ULUSAL UYANIŞ VE DAYANIŞMA PLATFORMU” “ÇAY YOLU PLATFORMU, beş platformuz biz şimdi biz burada” “Yani hem bizle geldi Tuncay ÖZKAN benim arkadaşım, yıllardır arkadaşım hem bizle geldi konuştu hem de irtibatlı şeyle.. yani..” “Hayır hayır sonra biz bi araya gelelim bide siz bu bizim toplantımıza teşrif edin Oniki Nisana da hazırlıklı olun Nazan hanım söylemiştir size” dediği, 

Tape No:4269’da kayıtlı, 05.03.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON’un Satılmış ….? ile yaptığı görüşmede; bir süre sohbet ettikten sonra,Ahmet Hurşit TOLON’un “Ben şimdi Ulusal Uyanış Platformunu iğne oyasıyla bugüne getirdim” “ben Türkiyem grubuyla ADD'yi yan yana getirmiş olmaktan dolayı suçlanıyorum.” “Ama ben bu grupları bir araya getirmek için iki sene sokakta koştum” “Tamam bak üstadım üstadım bak üstadım ona birşey demiyorum bak üstadım ama benim saygım var bakma biz orda masanın başında öyle olmaz böyle olmaz fikir tartışması ama bizim saygı kişiye saygımız var anlayışa saygımız var ben bir defa o kuruma saygım var ya TÜRKİYEM GRUBUNUN BİR ELEMANIYIM BEN saygım var”  “Benim endişem, İĞNEYLE KUYU KAZIP BÜTÜN BU SİVİL TOPLUM KURULUŞLARINI BERABER BİRLİKTE DÜŞÜNMEYE BU MEMLEKET HEPİMİZİN” 

*Tape No:6269’ da kayıtlı 02.04.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile Ali E...nin yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit TOLON’un “Selam ve saygılar muhterem hocam …” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Bide bugün şeyi okuyun Vakiti, Vakiti size saldırıyor” “Size saldırmıyor  ŞEYE SALDIRIYO BİR NUMARANIZA SALDIRIYO” “Arkasında diyorki  bütün işleri o yürütüyor diyor sizin için filanca tarihli filan emride o yayınladıyor filan diyo” dediği anlaşılmıştır.

*Tape No:6270’ da kayıtlı 02.04.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile Sinan AYGÜN’ün ile yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit TOLON’un “..... Kolay gelsin diyorum sizi meşgul etmek istemiyorum ama bir şey arz etcem” “Günler azalıyor bayraklar konusunda lütfedeceğiniz talimatınıza ...” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Ben İstanbuldayım onun notunu alıyımda şimdi aşağıda bakıyım ne kadar bayrağımız kaldı bilgi veriyim ben size” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Ne kadar bayrak lütfederseniz o kadar mutlu edeceeğinizi biliyorsunuz” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Tamam Komutanım mesajı aldım” dediği

*Tape No:6276 da kayıtlı 04.04.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile Yiğit B…nin yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit TOLON’un “.. cumartesi beraber olacaz .. siz son konuşmacısınız” “.. sizinle bitecek miting” Yiğit B...nin “Anlıyorum sayın paşam …TUNCAY ÖZKAN varmı bu organizasyon komitesinde” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Hayır konuşmuyacak” “Ben konuştum bakın benim dostum arkadaşım işte bunları sizle başbaşa konuşma şansım yok şimdi TUNCAY la oturdum yani TUNCAY tamam proğramında veriyor şimdi TUNCAY a dedimki bak TUNCAY biz iki üç şeye karşıyız” “ASKERİ KİMLİĞİ OLANLAR KONUŞMUYACAK bir” “SİYASETTE BELLİ BİR SÜRECİ GEÇİRMİŞ BİLİNEN SİYASİ KİMLİĞİN ÇERCEVESİ İÇİNE OTURMUŞ KİŞİLER KONUŞMUYACAK YOKSA HERKEZİN BİR SİYASİ İNANCI var İki” “üç ,Yüzü bu mitinglerde eskimiş adamlar olmuyacak tamam dolayısıyla siz kaç kişisiniz biliyormusun” dediği anlaşılmıştır.

TÜRKİYEM TOPLULUĞU


Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, Türkiyem Topluluğu isimli Sivil Toplum Örgütünün şüpheli Mustafa ÖZBEK tarafından kurulduğu, Ahmet Hurşit TOLON’un danışmanlık yaptığı, İstanbul Sorumlusunun ise Kemal KERİNÇSİZ olduğu anlaşılmıştır. 

Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’un Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Türkiyem Topluluğu isimli bir topluluk vardır. bu topluluğun kuruluşu 2005 yılı sonlarına doğrudur. Kuruluş Metal Sendikası binasındadır ve sözcüsü Mustafa Özbek'dir. Eski siyasileri biraraya getirip çoğunlukla sağ ve MHP tandanslılardan oluşur. 2005 yılının sonlarında toplantılarına gittim, hep eski siyasileri gördüm. bunlar bir siyasi parti kurulması amacıyla yola çıktılar. 1.kurultaylarında anladılar ki siyasi parti kuramıyorlar, bir siyasi dernek kurmaya yöneldiler.

Mustafa Özbek aynı zamanda Metal Sendikası, Türk boyları Konfederasyonu başkanıdır. Toplantıya 600 kişi katılmıştır. Burada bir siyasi parti kurmak çabası olduğunu gördüm. Ben tepeden inme bu işlerin olmayacağını dile getirdim. . Türkiyem Topluluğunun 60 danışmanından bir tanesiyim” dediği anlaşılmıştır.

Türk Metaş İş Sendikası Manisa Şube Başkanı Mehmet Ali ÖZALTIN’ın bir gazetede çıkan açıklamaları ile ilgili Bilgi Sahibi olarak alınan ifadesinde özetle;  


Türkiyem topluluğunun Manisa’da, sendika başkanının görevlendirdiği ART televizyonunda program yapan kişilerin katılımıyla iki üç toplantı yapıldığı, toplantılara genelde emekli Subay ve Astsubay ile öğretmen emeklileri ve başka mesleklerden kişiler ile halktan katılanların da olduğu, bunların dokümanlarının Satılmış ERDAL’da olduğu, Türkiyem topluluğunu sözde desteklemek için sendika genel başkanı Mustafa ÖZBEK’ in talimatı ile altı derneği bir araya getirip Saruhanbey federasyonunu kurduğunu, başkanlığını da yaptığını, bu federasyonun en büyük etkinliğinin Cumhuriyet mitinglerine destek sağladığı, hatta 05.05.2007 tarihinde yapılan Manisa mitinginin tüm organizasyon ve masraflarını karşıladıklarını, İzmir ilinde yapılan Cumhuriyet Mitingine de Manisa dan üç otobüs ile katıldıklarını, bunun yanında kumanya, bayrak temin ederek lojistik destek sağladıklarını, bu harcamaların sendikanın imkanları ile karşılandığını, sendika üyelerinin talimat ile bu mitinglere zorunlu olarak katıldığını, 24.06.2007 tarihinde Bursa ilinde yapılan mitinge de yine genel merkezin talimatı ile Manisa ilinden 10 otobüs ile katıldıklarını, Bursa’da tüm talimatları ve organizasyonu emekli Orgeneral Hurşit TOLON’un verdiği, hatta konuşmacı olarak katılanların sıralamasını bile kendisinin düzenlediği, Hurşit TOLON’ un mitingi organize etmesinin tepki ile karşılandığını, Bursa ilinde sendikaya üye 30.000 işçi olmasına rağmen en fazla 500 işçinin katıldığını, kullandıkları otobüslerin ücretlerini de baskı ile işverenden sağladıklarını, işverenler buna tepki gösterse de toplu iş sözleşmelerinde sıkıntı yaşamamak ve aradaki samimiyet nedeniyle otobüs ücretlerini ödediklerini, İstanbul ilinden katılanlara en büyük desteği KOÇ grubunun verdiği katılanların ulaşım ve kumanya ihtiyaçlarını da yine KOÇ grubunun karşıladığını,


Türkiyem topluluğunun toplantılarının Ankara ilinde Büyük Anadolu otelinde yapıldığı, otelin kişi başına geceliği 100 USD. olduğu, faturanın sendikaya kesildiği, Türkiyem topluluğu içerisinde kuruluşunda emekli general Alaattin PARMAKSIZ, gazeteci ve öğretim görevlisi Hasan AYDIN, Mustafa BALBAY, Osman ŞAHİN isimli emekli askerin olduğu, bütün bu faaliyetleri en iyi bilen kişinin Satılmış ERDAL olduğunu, sendika genel başkanı Mustafa ÖZBEK’ in Emekli Albay Erdal SARIZEYBEK ile arasının iyi olduğu kendisine  maddi destek sağladığı, Mustafa ÖZBEK’ in oğlu Ahmet ÖZBEK’ in yönetim kurulu başkanlığını yaptığı ART televizyonunda Mustafa BALBAY, Emin ÇÖLAŞAN ve Erdal SARIZEYBEK program yaptığını,


Türkiyem topluluğunun İstanbul sorumluluğunu Avukat Kemal KERİNÇSİZ’in yaptığını, sendika genel başkan yardımcıları Mecit HAZIR ile Pevrul KAVLAK’ın kendisini arayarak, 2006 yılı içerisinde Yunanlı turistlerin İzmir-Bergama da kilisede ayin yapacaklarını bu ayinin engellenmesi için bu ilçeye giderek olay çıkartmalarını istemeleri üzerine iki otobüs halinde yaklaşık 80-100 kişi bu ilçeye gidip bazı olaylar çıkararak ayinin yapılmasını engellediklerini, burada ne şekilde hareket edileceğine dair talimatları Türkiyem topluluğu İstanbul sorumlusu Avukat Kemal KERİNÇSİZ’in verdiğini, cep telefon numarasını genel başkan yardımcısı Mecit HAZIR’ın verdiğini bu şekilde Bergama da yapılacak olan eylem ile ilgili talimatları Kemal KERİNÇSİZ’in bizzat verdiğini, 


Rauf DEKTAŞ KKTC. Cumhurbaşkanı iken 2003 yılında Türk Metal Sendikası Genel Başkanı Mustafa ÖZBEK’ in talimatı ile bu ülkenin vatandaşlığını aldığını, hatta o dönemde bu ülkede yapılan seçimlere de müdahale ettiklerini ve Yalçın TANFER’in bu ülkeye çok sayıda kişiyi götürdüğü, desteği ile Derviş EROĞLU’nun seçimleri kazandığını, 


Türk Metal Sendikası başkanı Mustafa ÖZBEK’in ülkücü görüşe sahip olduğu sendika yönetiminin de yine aynı görüşten kişilerden oluştuğu ancak DEHAP’ ın 2. Olağan üstü kongresi 09.06.2003 tarihinde Türk Metal sendikasına ait Büyük Anadolu otelinin kapalı spor salonunda yapıldığı, sendika üyeleri olağan üstü kongrenin burada yapılmasından ve burada Türk bayrağına yapılan hakaret ve istiklal marşının okunmaması nedeniyle tepki gösterdiği, öğrendiği kadarıyla DEHAP’ın kongre yapabilecek bir yer bulamadığı ve Büyük Anadolu otelini de Yalçın KÜÇÜK’ün ayarladığı ve Yalçın KÜÇÜK şuan da sürekli ART televizyonunda program yaptığını,


Şube başkanlığını yaptığı Manisa Türk Metal sendikasına her ay (14) ayrı dergi bunların yanında (32) ayrı kitabın da genel merkez tarafından ücretsiz olarak gönderildiği, kitaplar arasında Ergenekon soruşturmasından dolayı cezaevinde bulunan Ergün POYRAZ’ın Musanın Çocukları isimli 3000 adet kitabın da ücretsiz olarak genel merkez tarafından gönderildiği, derneklere gelip gidenlere kitapları dağıttıklarını dağıtım yaptıkları bu kitapların arasında o tarihlerde yasaklı olan bile olduğunu,


Türk Metal sendikası genel başkan Mustafa ÖZBEK ve  genel başkan vekili Pevrul KAVLAK’ın sözleşmelerde işverenden  ART televizyonu için reklam alması yönünde baskılar yaptığını sürekli bir an önce reklam konusu çöz diye baskı yapmaya devam ettiklerini, Mustafa ÖZBEK Mustafa BALBAY ile ART televizyonunda yaptığı programın faturasının sendikaya kesildiğini, Mustafa BALBAY, Emin ÇÖLAŞAN gibi kişiler tarafından ART televizyonunda genellikle mevcut olan hükümetin aleyhine olan programlar yapıldığını, bu şahıslara gider makbuzu adı altında sendikadan para ödendiğini, sendikaya hibe edilen araç ve gereç ile çalışan personelin ART televizyonunda kullanıldığını naklen yayın aracının bir dönem KOÇ Holding’e ait Ford firmasında genel müdürlük yapan Turgay DURAK tarafından sendikaya hibe edildiğini ancak aracın ART televizyonunda kullanıldığını,

            ART televizyonunda sendikanın imkanları kullanılarak mevcut hükümete karşı aleyhte bir kampanya yürütüldüğü, Cumhuriyet mitingleri de yine Türk Metal Sendikası tarafından organize ve finanse edildiği bütün bunların da işçilerin alın teri ile yapıldığını, 


2007 yılı Aralık ve 2008 yılı Mayıs ayı içerisinde Türkiyem topluluğu üyeleri siyasi parti kurmak için üç gün Ankara ilinde Büyük Anadolu otelinde üçer gün süre ile toplantı yaptığı, bu toplantılara emekli Orgeneral Hurşit TOLON, emekli askerler Osman ŞAHİN, Alaaddin PARMAKSIZ, gazeteci Mustafa BALBAY, Profesör Dr. Yaşar HACISALİHOĞLU gibi isimlerin katıldığı, konuşmalarında mevcut hükümete karşı yeni bir hareket oluşturulması gerektiğini söylediklerini, Mustafa ÖZBEK’in ısrarla Mustafa YILDIRIM tarafından yazılan “Sivil Örümceğin Ağında “ ve Ergün POYRAZ’ ın “Musa’nın Çocukları “ isimli kitapları mutlaka okumaları ve çevrelerinde bulunan herkese okutmaları  talimat verdiğini, 


Türk Metal Sendikası Başkanı Mustafa ÖZBEK’in bir dönem sendikayı bırakmayı düşündüğü ancak kendisinden sonra gelen kişinin hesaplardan dolayı kendisini zor durumda bırakabileceğinden korktuğunu Türkiyem topluluğunun oluşmasından sonra ise görevi bırakmaktan vazgeçtiğini, Biga, Gebze, İstanbul ve Çerkezköy şube başkanlıklarına yasaya aykırı olarak bir gün bile işçilik yapmayan sendikada şoför, güvenlik görevlisi, odacı vb. görevler yapan akrabalarını getirdiğini Çalışma Bakanlığına bunu dilekçe ile bildirdiğini,  


Eski genel başkan vekili Mahmut TAŞDEMİR’den 26.08.1996 tarihinde İstanbul ilinde Mustafa ÖZBEK’ in desteklediği adaya karşı seçime giren ve 3 oy farkla seçimi kazanın Alirıza MERT isimli şahsın 2006 yılı Eylül ayında sendika genel sekreteri olan Muharrem ASLIYÜCE tarafından silahla ayaklarından vurdurulduğunu, bu şahsın başka suçlardan da sabıkasının olduğunu, Pendek adliyesinde işlediği bu suçtan davasının olduğunu ancak mağdurların tehdit ve baskı ile davalarından vazgeçirildiğini zaman zaman sendika şube seçimlerinde başkanın gösterdiği adaylara rakip olunmaması, olunursa Alirıza MERT’ in durumu örnek olarak gösterildiğini beyan etmiştir.

ÇAYYOLU PLATFORMU

Şüpheli Hurşit TOLON’un İstanbul Emniyet Müdürlüğünde alınan ifadesinde; “Ankara ilinde birçok dernek, Vakıf, meslek kuruluşunu, bünyesinde bulunduran platformlar mevcuttur. Bunlardan Çay Yolu Platformu, Ulusal Birlik Platformu, Ulusal Güç Birliği Platformu, Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma platformu, beraberlikle oluşturdukları Ulusal Platformlar güç birliği olarak bazı konularda birlikte çalışmaktadırlar. Bu kapsamda Ankarada düzenlenen 12 Nisan mitingi için, benimde içinde bulunduğum, platform temsilcisi olan bir heyet, ATO başkanı Sinan AYGÜN’ün ziyaret edilerek, kendisinden mitingle ilgili destek talebinde bulunulmuştur.” dediği anlaşılmıştır. 
ULUSAL PLATFORMLAR GÜÇ BİRLİĞİ  (UPG)

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden Ergenekon terör örgütü Sivil Toplum Örgütlerini daha güçlü ve etkin kılmak için değişik isimler altında oluşturdukları platformları “ULUSAL PLATFORMLAR GÜÇ BİRLİĞİ” adı altında toplamışlardır.

Emcet OLCAYTU isimli şahsa ait Datronlaptop marka bilgisayarına elde edilen fujitsu harddiskin içinde bulunan doc dosyasında, “UPG_Basin_Aciklamasi_13[1].02.2008[1]” isimli word sayfasında; “13 Şubat 2008 tarihli ULUSAL PLATFORMLAR GÜÇBİRLİĞİ basın bildirisinde,

Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu, Çayyolu Platformu, Toplumsal Güç Birliği Platformu, Türkiyem Gurubu ve Ulusal Birlik Hareketi Platformu 18 Ocak 2008 tarihinde bir araya gelerek bundan sonraki ortak faaliyetlerini “Ulusal Platformlar Güçbirliği” adı altında yürütme kararı almışlardır. Bilahare bu birlikteliğe; Adana, Antalya, Eskişehir, Gaziantep, Isparta, İzmir, Konya, Karadeniz Ereğlisi Ulusal Uyanış Platformları ve Samsun Sivil Toplum Örgütleri Platformu da katılmışlardır. Böylece “Ulusal Güç Birliği; 14  platform ve bu platformlara mensup tüzel kişiliği olan çok sayıda dernek, sendika, vakıf ve kurumdan oluşmuştur. 

Ulusal Güç Birliği’nin ANKARA’da olduğu gibi Türkiye’nin büyük bir bölümünde il ve ilçelerde de “Eşgüdüm Merkezleri” oluşturulmaktadır. Çok tabiidir ki gelecekte aynı amaçlı kuruluşların katılımı ile “Ulusal Platformlar Güçbirliği” daha da büyüyüp güçlenecektir. Bu metin UPEK - Ulusal Platformlar Esgüdüm Kurulu’nca  oluşturulmuştur” şeklinde yazıların olduğu,

Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON ait  Ankara ili Ahmet Taner Kışlalı Mahallesi Park Caddesi Ata Park sitesi No.1 Çay Yolu Yeni Mahalle sayılı adresinde yapılan arasında el konulan belgelerin incelemesinde;

 “Laik Cumhuriyetten yana Siyasi Parti Liderlerine ve Demokratik Kitle Örgütleri Liderlerine Arzımdır” başlıklı dokümanda; 

Demokratik kitle örgütlerinin bu güne kadar üstlerine düşen görevleri fazlası ile yaptıkları, DÜNYAYI ŞAŞIRTAN MİTİNGLER YAPTIKLARI, onların bu eylemlerinden dolayı övgü ile anılacağı, ancak asıl amaç olan iktidarı uyarma ve değiştirmeyi başaramadıklarını, eylemleri yapan grubun siyasi ayağının eksik olduğunu, bu konuda yapılacak tek şeyin olduğu UPEG temsilcilerinin uygun gördükleri siyasi parti liderlerini ziyaret ederek birlikte hareket etmeye davet etmek gerektiği, birlikte hareket gücünü yaratmanın öncelikle ana muhalefet partisi genel başkanı Deniz BAYKAL’a düştüğünü, o yapmıyor ise Cumhuriyetten yana olan diğer partiler ve demokratik kitle örgütleri ile birlikte hareket edilmesi gerektiği,  şeklinde bilgilerin yer aldığı görülmüştür.

ADD Genel Merkezi, Pınar ÖZER isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede “FIL15108.DOC” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde “ULUSAL BİRLİK KONSEYİ” başlıklı belgenin tamamının 2 sayfadan ibaret olduğu, “ÜNİVERSİTELER: başlığı altında KEMAL ALEMDAROĞLU, MESLEK ODALARI: başlığı altında SİNAN AYGÜN, BASIN:başlığı altında İLHAN SELÇUK, FERİT İLSEVER, PLATFORMLAR VE ULUSAL GÜÇBİRLİKLERİ: başlığı altında AV.NUSRET SENEM” isimlerinin yazılı olduğu görülmüştür.
Birol BASARAN isimli şahsa ait, WD marka, seri numarası  WXCX07933853 olan  hard disk üzerinde yapılan incelemede ; “ULUSAL BİRLİK KONSEYİ.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; 

Söz konusu belgede, İstanbul Üniversitesi Eski Rektörü Prof. Dr. Kemal ALEMDAROĞLU’nun düzenlediği Halkçılık Sempozyumunda sarf ettiği “Kuvayı Milliye  Hareketini başlatıyoruz” sözlerinden dolayı belli bir takım gruplarca hedef alındığı, bu nedenle Prof. Dr. Kemal ALEMDAROĞLU’nun yanında ve konunun sonuna kadar takipçisi olduklarını; ayrıca bundan böyle Kuvayı Milliye ruhuyla yaptıkları mücadeleyi daha örgütlü ve daha kararlı olarak sürdüreceklerini ilan eden belge olduğu görülmüştür.

İLETİŞİM TESPİT TUTANAKLARI

*Tape No:6039, 05.03.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Derya K…nın yaptığı görüşmede; Derya K…nın “Bu Cumartesi günkü panelle ilgili olarak” “… Ulusal Platformlar Güç Birliği adına… şeye katılımcılar arasına bu şekliyle yazılmasını söyledi” dediği ,

*Tape No:6207’ de kayıtlı 07.03.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile Tuncer B…nın yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’ un “…. şimdi biraz sonra ciddi bir çalışmaya gireceğiz. 12 Nisan. …” “Ben alıyorum gazetemizi. Her tarafa dağıtıyorum” dediği, Tuncer …nın “Sağolun” dediği, A.H.TOLON’ un “Şimdi 12 Nisan da” “Ankara da” “çok katılımlı büyük çaplı bir miting yapılacak” “Bu miting için gerekli başvurular yapıldı duyurular yapıldı. Filan hepsi yapıldı” “15 büyük platform bir araya gelerek organize ediyor bunu” “Ulusal Güç Birliği Platformu düzenliyor” dediği,
*Tape No:6209’ de kayıtlı 07.03.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile Bedi S… B…nin  yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’ un “… bizim Ankarada ... Oluşturduğumuz çok büyük bir Sivil Toplum Kuruluşları Birlikteliği var. Ulusal Platformlar Güç Birlği” “… bu platform ADD ki zaten onu siz danışmanısınız. ADD heyeti burada. Bizi tanıyorsunuz Samsun’a beraber gittik” “Hocam bunu bilerek söyledim şimdi bir şey söyleyeyim mi ALLAHTAN VARSINIZ BERABER YÜRÜYORUZ BU İŞ OLMUŞTUR HOCAM. … 12 nisan Cumartesi sayın hocam” dediği ,


Tape No:6218, 11.03.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile Sinan AYGÜN arasındaki görüşmede özetle; Ahmet Hurşit TOLON’un “Saygıdeğer başkanım bu saatte rahatsız ettim özür dilerim müsait misiniz?” “Saygıdeğer başkanım biliyorsunuz burada olağanüstü birliktelik oluştu UPEK Ulusal Platformlar Güç Birliği birlikte gelmek istiyorlar ben üstlendim bunu kabul buyurursanız hem o gün zat alinizi hemde sayın HABERALı  ziyaret edeceğiz müsaitse programınız Perşembe günü” dediği, 

*Tape No:6226 da kayıtlı 13.03.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile Gülnevin E…nin yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’un “Şimdi ben haftada üç defa dörtdefa iki platformun bi de ordaki UPEK toplantısına katılıyorum tabi öle geçiyo. …” dediği ,

*Tape No: 7508, 13.03.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile  Hurşit TOLON arasında yapılan görüşmede; A.H.TOLON’un “BU ÇIKTIĞIMIZ VE AMA SİZİN ÖNDE GİTTİĞİNİZ yolda Allah gücümüze güç katsın bu bir,…, Dinleyenlerde bundan nasibini alsın iki,…, Burada belki belki değil muhakkak biliyorsunuz daha önce konuştuk BURADA Bİ SÜRÜ PLATFORM BİR ARAYA GELDİ BIRAK DERNEĞİ,…, Yani işte bu Ulusal Güç Birliği,…, Efendim Ulusal Birlik Hareketi, Anadolu Ulusal Dayanışma Platformu, Çay Yolu may yolu bir sürü yani PLATFORMLAR ŞİMDİ BİRLİKTE DÜŞÜNÜYOR BİRLİKTE ÜRETİYOR”dediği,
BİZ KAÇ KİŞİYİZ PLATFORMU

Şüpheli Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın 25.09.2008 tarihinde İstanbul Emniyet Müdürlüğünde alınan ifadesinde;

“Son genel seçimler sonrasında, yani 22 Temmuz sonrasında AKPnin büyük çoğunlukla elde etmiş olduğu iktidar karşısında bir muhalefetin olmadığını düşünerek demokrasi ve çoğulculuğun yaşaması için Biz Kaç Kişiyiz diye sordum. Bu konuyu 12 Eylülde televizyonda açıklamayı düşündüm. Çünkü 12 Eylülün Türkiye’ye çok ağır bedeller ödetmiş bir faşist darbenin yıl dönümü olarak düşündüğüm için o tarihte açıklamayı uygun gördüm. Ancak RTÜK o tarihte Kanaltürk Ana Haber için program durdurma yaptırımı vardı. Bu nedenle o gün açıklama yapamadım. Ancak bir sonraki gün bahsettiğim düşüncemi haber programında açıkladım ve Biz Kaç Kişiyiz diye sordum. Bu sadece benim fikrimdi. Bu amaçla bir internet sitesi oluşturduk. Siteye bir hafta içersinde 300 bin kişi civarında müracaatta bulunuldu. Düşünceme karşı bu kadar talep olmasından dolayı bu hareketi bir sivil toplum örgütüne dönüştürmeyi düşündüm. Bu amaçla İstanbul ve Anakara’da birçok sivil toplum örgütü ile görüşmeler yaptım. Bunların içersinde Mehmet Şener ERUYGUR ve Ahmet Hurşit TOLON yoktur. Herhangi bir görüşte almadım. İlerleyen dönem içersinde de yasal müracaatlarımı yaparak “Biz Kaç Kişiyiz” sivil toplum platformu olarak faaliyete geçti.

Biz Kaç Kişiyiz sivil toplum platformunun kuruluş finansmanını kendim karşıladım. Zaten maliyeti çok cüzidir. İnternette oluşturulan bir site ve sonrasında üyelerin müracaatı ile 1 Milyon 300 Bin üyeye ulaştık. Ancak ilk dönemde üyelerimizden herhangi bir aidat almadık. Sonraki dönemde siteye yönelik bazı saldırılar oldu. Bu nedenle kimin girip çıktığını kontrol altına alabilmek için aidat sistemine geçtik. Bu şekilde iki bölümlü bir site haline geldi. Aidat ödenen kısımda yaklaşık 3 bin kişi kayıtlıdır. Bunlardan yıllık olarak kişi başına 10 YTL ücret alınır. Ayrıca reklam geliri olarak üyelerin kendi aralarında topladıkları bir yılda 158 Bin YTL reklam geliri toplandı. Bunların hepsi faturalıdır ve reklam verenlerin isimleri sitede yayınlanır. Toplanan paralar sitenin işletim şirketi olan Penna Reklam Organizasyon şirketi hesabına yatırılmaktadır. Toplanan paralar sitenin giderlerine harcanmaktadır. Bu harcamaları da bahsi geçen şirket yapmaktadır. Siteyle ilgili tüm yasal bilgiler sitenin içersinde mevcuttur. Ayrıca şunuda eklemek istiyorum. Biz Kaç Kişiyiz platformu dünyada ilk kez oluşturulan şeffaf bir yapıdır. Yöneticileri, ilkeleri, amacı, kapsamı, üyelerinin cep telefonlarına varıncaya kadar hertürlü bilgi internet sitesinde bulunan bir yapıdır” şeklinde beyanda bulunduğu,

*Tape No:7779, 04.01.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Murat arasında yapılan görüşmede;  Murat’ın “Yarın sana geliyor Muhittin abi dimi abi” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Şey çok iyi olacak gelsin 60 kişilik tam 60 kişilik bir kadro kurdurucam ona tamam,… De ki yani istiyorsan şey yapalım birlikte toplantı yapalım Tuncay abi ile birlikte de,… Yani adamın anasını iyilikle belleme operasyonu yapacağız” dediği ,

*Tape No:7782, 06.01.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile İrfan…? Arasında yapılan görüşmede; A.Tuncay ÖZKAN’ın; “İrfan abi Siteye niye girmiyonuz mu abi ya” “Ya ben biliyorum ya ...ulan İrfan….insaf et dur bir Dakka…..sen adamın anasını iyilikle s… denklemini biliyor musun?” “Yarın sabahtan itibaren iş başka oluyor hadi öptüm” “Program yazılıyor MİLLETİN ANASINI İYİLİKLE S…… başka türlü büyemeyiz” dediği, 

*Tape No:6045, 11.03.2008 günü Mehmet Şener ERUYGUR ile Tamer…? in yaptığı görüşmede; Tamer’in “… komutanım saygılar hayrola” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Sağolun iyiyim komutanım .. dün aradım bir kaç defa” “Öbür konuda mutabakat bildirildimi diğer tarafa” “O şeyle ilgili biz kaç kişiyiz ile ilgili” dediği, Tamer’in “… yok birşey söylemedik” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Söylemedik onu bir şeye mümtaz hocaya falan bildirmek gerekiyor muydu bilmiyorum ki” dediği, 

*Tape No:6238 de kayıtlı 18.03.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile Gönül C…nin yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’ un “Bu Ulusal Egemenlik düzenlemesini ulusal egemenliğimize değer veren 1000 e yakın kuruluş meydana getiriyor ayrıca bizim Tuncay ÖZKANın Biz Kaç Kişiyiz grubu ile beraber oluyor bu iş” dediği,

*Tape No:7798, 29.01.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile  Mehmet Şener ERUYGUR arasında yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın “Paşam dün biz konuştuk,…, SİZİN SÖYLEDİĞİNİZ NOKTA DA ARKADAŞLARIMIZLA MUTABIK KALDIK,…, Zamanlama ve bu olgu ile ilgili olarak sivil toplum görüş kuruluşlarını toptancı görüşü oluşana kadar,…, YANİ SİZ BU KONU DA BİR FİKİR OLUŞTURANA KADAR SİZİ BEKLEYECEĞİZ BİZ,…,” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un “Çok güzel bu tabi size biraz daha güç verecek daha inandırıcılık sağlayacak diye düşünüyorum” dediği ,

*Tape No:7801, 31.01.2008 günü Hurşit TOLON ile Ahmet Tuncay ÖZKAN arasında yapılan görüşmede; “O dedi kusura bakmayın... bak bunu sizden duymak beni ve bütün yönetimi mutlu edecek,…, Hayır Niye biliyor musunuz hep öyle yap... AZİZ DOSTUM BİZ SENLE KADER ARKADAŞIYIZ KADER ARKADAŞI,…, BERABER ÇIKTIK YOLA HATIRLARSAN, şimdi beni de başladılar sana saldırıyorlar şimdi bana da saldırıyorlar...” dediği, 

*Tape No:7452, 05.02.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile CUMOK (Cumhuriyet Gazetesi Okurları) İzmir Temsilcisi Demet G… arasında yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın “Şimdi sen de arkadaşlarla bunu konuşmanı istiyoruz eğer onaylarsan Ankara’da bu akşam o toplantı olacak EYLEM BİRLİKTELİĞİ SAĞLANMIŞ OLACAK diyoruz ki bir CUMHURİYET MİTİNGLERİNİN laik cumhuriyet mitingi olarak yeniden başlatıyoruz”dediği,
*Tape No: 7809, 06.02.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Mehmet Şener ERUYGUR arasında yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın “Ankara’ya gidiyorum paşam çok karıştı ortalık,…, Bizim çocuklar falan,…, İzmir'i de çağırdım Ankara’ya” dediği, Mehmet Şener’in “Tamam onları toplanıyorsunuz,…, ŞİMDİ BİZ ORTAK BİR FAALİYETLE İLGİLİ BİR GÜN TESPİTİ DE YAPTIK da zaten ne zaman dönüyorsun” dediği, Mehmet Şener’in “…bakın şimdi şey ne yapıyor o yani BAHÇELİ’nin verdiği cevap yani kendi yaptığı şeyin kötü bir şey olduğunun bilincinde artık etrafa şey atıyor çamur atıyor” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Çamur atıyor Türk Milliyetçiliğine düşmanlığı artıyor” dediği, 
*Tape No: 7817, 12.02.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Fuat Y… arasında yapılan görüşmede; Fuat’ın “Abi boğuşursun helal olsun sana valla helal olsun sana bu halk da alttan biraz bunun peşine takılırsa” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Şu bizim eski zamanlardaki gibi MAHALLE DİRENİŞ KOMİTELERİ GİBİ YÜRÜYELİM DİYORUM YA” dediği, 

*Tape No: 7820, 15.02.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Mehmet Şener ERUYGUR arasında yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın yapılacak sivil toplum hareketlerini kastederek “YOK PAŞAM ZATEN BİZ SİZİN GÖRÜŞÜNÜZÜ BENİMSEDİK,…, SİZ NASIL BİR YOL ÇİZERSENİZ ÖYLE İLERLİYCEZ PAŞAM” dediği, 
Tape No:7513, 14.03.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile İsmail T… arasında yapılan görüşmede; İsmail’in  “...İYİ NE YAPALIM ORTALIĞI KARIŞTIRMAYA ÇALIŞIYORUZ” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ın; “Sen bizim bizim ekranımıza baktın mı bugün hiç” dediği,
Tape No:7739, 24.07.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Ayhan Ö… arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; A.T.ÖZKAN’ın "Ergenekon ATV ye kon Ergenekon omleti yapacaksınız oğlum ATV nin önünde” “TOPLA HERKESİ ŞU SENİN SULTANGAZİ MİDİR ATADIĞI YÖNETİCİLER VAR YA O İBNELERİ DE AL DOĞRU DÜZGÜN EYLEM YAPSIN İBNELER” dediği, Ayhan Ö…nün “şimdi onları tartışıyorduk” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “ONLARI DA ONLARI TARTIŞMAYI BIRAKIN HADİ ATLAYIN OTOBÜSLERE GİDİN” “ERGENEKON ARTIK OĞLUM BU BÖYLE SUSMAKLA FALAN OLACAK BİŞEY DEĞİL YANİ BUNLARIN A… K… LAZIM” dediği, Ayhan Ö…nün “benim msn de şey yazıyor abi zaten her yere koncuyuz” “her yere kon” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “BAK ŞİMDİ BU ATV YE BUNUN HADDİNİ HESABINI BİLDİRMEK LAZIM TAMAM MI” dediği, Ayhan Ö…nün “TAMAM ABİ BİRAZ ŞEY OLDU AMA ACELE OLDU AMA YAPACAZ İNŞALLAH” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “KARDEŞ ACELE MACELE YAPACAKSIN” dediği, Ayhan Ö….nün “tamam abi” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “... ÇABUK ÇABUK TOPLA KARI KIZ ÇOLUK ÇOCUK NE VARSA HADİ MAHALLEYİ AL EĞLENCEYE GİDİYORUZ DE HADİ ÖPTÜM SENİ” dediği ,

Tape No:7740, 24.07.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN  ile Evrim BAYKARA arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; A.T.ÖZKAN’ın “Nerdesin lan” “HEMEN ANKARADA ATV NİN ÖNÜNDEKİ EYLEME KATILIYORSUN BİR SÜRÜ ADAM TOPLAYIP ORAYA GÖTÜRÜYORSUN” dediği, Evrim BAYKARA’nın “EVET KATILIYORUM ABİ” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “SAAT 10 DA SENİ GEBERTİRİM KATILIYORUM ABİ FALAN DEĞİL GİDECEKSİNİZ ORAYA” dediği, Evrim BAYKARA’nın “tamam aradığın iyi oldu abi bende onun hazırlığını yapıyordum” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “ŞEREFSİZ ... ONA HAZIRLIK YAP ONA GİDİYORSUN SENİN BACAĞINA SIÇARIM VALLAHA” dediği, Evrim BAYKARA’nın “tamam abi sen haklısın ben şimdi hazırlık yapıyorum” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “EŞŞEKOĞLUEŞŞEK SEN NERDESİN LAN HAKİKATEN” dediği, Evrim BAYKARA’nın “ANKARADAYIM YA İÇİYORDUK LEVENTLE” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “LEVENTE SÖYLE HEMEN ATV NİN ÖNÜNE GİDİYORSUNUZ” dediği, Evrim BAYKARA’nın “TAMAM KALKIYORUZ ŞİMDİ ZATEN İŞTE BİZ ATV ÖNÜNE GİDİYORUZ TAMAM” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “DOMATES DOMATESLE YUMURTADA GÖTÜRÜN YANINIZDA DUVARLARDA OMLET YAPACAKSINIZ” dediği, Evrim BAYKARA’nın “öyle mi soğanda alabilir miyim” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “soğan orda zaten yeteri kadar var içerde” dediği ,

Tape No:7741, 24.07.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN  ile Levent A… arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; A.T.ÖZKAN’ın “Ye beni Ergenekondan alsınlar sen ye orda gebertcem” dediği, Levent A…nın “Bütün ekibi topluyoz abi şu an geliyolar beni de almaya” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “Topla seni gebertirim çabuk topla domates omlet yumurta” dediği, Levent A…nın “tamam” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “Bütün medyaya haber verin” dediği ,

Tape No:7745, 24.07.2008 Ahmet Tuncay ÖZKAN’a X ŞAHSIN gönderdiği mesajda; “ONEMLI-ACIL CAGRI. ATV, LIDERIMIZ TUNCAY OZKAN I HEDEF GOSTERDI. TUM BIZKACKISIYIZ/IST.ATV BARBAROS BULVARINA PROTESTOYA. HAYDI SISLI SIMDI GOREV ZAMANI” yazdığı ,.

Tape No:7746, 24.07.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN  ile Evrim BAYKARA arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; Evrim BAYKARA’nın “NTV geldi öyle işte basın açıklaması yaptık” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “Yumurta domates atmadınız mı olum” dediği, Evrim BAYKARA’nın “İl başkanı yaptı basın açıklamasını atacaz birazdan” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “Atın olum görsünler onlar domateslerle yumurtaları görsünler eylemin önemi domates yumurta Ergenekon omleti yaptık diye” dediği ,

Tape No:7747, 24.07.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN  ile Ayhan Ö... arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; Ayhan Ö…nün “Abi ATV nin önündeyiz şu anda” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “Kaç kişi var” dediği, Ayhan Ö…nün “150-200 kişi var ama daha millet daha yeni yeni çıkıyo” dediği ,

Tape No:7750,  24.07.2008 günü Ahmet Tuncay ÖZKAN  ile Temel arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; A.T.ÖZKAN’ın “Yav Temelim ne yaptın İstanbul’da ya” dediği, Temel’in “Vallaha işte biraz karıştırdık ATV nin önünü” dediği, A.T.ÖZKAN’ın “Yav yumurtaları çakamamışsın şunların gözüne ya”, “Yav bişey olsaydı yav yumurta ve domatesi çakın şu camlara ya”, “Yav yapın yav yapın ya yapın ya yapın ya”,  “Bi yumurtayla yumurtayla domatesi çak şunlara ya”, “Çak şunlara çak ya” dediği, Temel’in “Çakacaz o günlerde gelecek merak etme” dediği , 

TÜRKİYE GENÇLİK BİRLİĞİ


Adnan TÜRKKAN’ın Savcılıkta alınan ifadesinde;

“Türkiye Gençlik Birliği Merkez Kurulu üyesiyim.Ben aynı zamanda İşçi Partisi üyesiyim. DOĞU PERİNÇEK' i tanıyorum. Ben DOĞU PERİNÇEK' i işçi partisi üyesi olmam sebebi ile irtibatım vardır, onun dışında özel bir görüşme ve bir faaliyetim yoktur.TUNÇ AKKOÇ' u tanırım. Kendisi öğrencidir. Öncü Gençliğin İstanbul il başkanıdır”

Tunç AKKOÇ’un İstanbul Emniyet Müdürlüğünde alınan ifadesinde; İşçi Partisi üyesi ve Merkez Karar Kurul üyesi olduğunu beyan etmiştir.

Tunç AKKOÇ’un İlimiz Kadıköy İlçesi Bostancı Mah. Bahçelere Giden 2. Yol Sok. No: 19/13 sayılı adresinde elde edilen dokümanların incelemesinde;

* İlk sayfasında “ Türkiye gençlik Birliği Çalışması Üzerine” ile başlayıp, son sayfasında, “…bu rakamın artacağı kesindir.” İle biten (15) sayfa bilgisayar çıktısı doküman;

-Yıldız Teknik Üniversitesi içerisinde bir öğrenci kulübü olan Bilimsel Düşünce Kulübü’nün  TGB’nin kuruluşundaki çalışmalarının anlatıldığı, aralarında Ferit İlsever’in de isminin bulunduğu birçok ismin katıldığı etkinlikleri düzenledikleri, üniversite içerisindeki örgütlenme çalışmalarının anlatıldığı, yine devamında Marmara Üniversitesi Haydarpaşa Kampusu TGB Raporu başlığı ile bu üniversite içerisindeki yapılanmanın anlatıldığı, örgütsüz gençlerin örgütünün artık TGB olduğunun, TGB olarak Cumhurbaşkanlığı seçim sürecinde ses getirecek eylemler gerçekleştireceklerinin, örgütlenmelerinin ilk etapta üniversitelerde tamamlanacağının, TGB ile İşçi Partisi arasındaki ilişkinin kesinlikle belli edilmemesi ve bu bağın ortaya çıkmasına sebebiyet verecek eylem ve söylemlerden kaçınılması gerektiğinin ifade edildiği dokümanlar olduğu görülmüştür.

Ayrıca Tunç AKKOÇ isimli şahsa ait, Samsung marka, seri numarası  S12DJ9DP801399 olan  hard disk üzerinde yapılan incelemede ;

“ Cihan Öztugay.doc”  isimli  word dosyasının olduğu görülmüş, “Cihan Öztugay” isimli MSWORD belgesinin 3 sayfadan ibaret olduğu içeriğine bakıldığında “MARMARA ÜNİVERSİTESİ HAYDARPAŞA KAMPÜSÜ TGB RAPORU” başlığı  “Türkiye Gençlik Birliği’nin siyasetleri (kısa ve uzun vadeli), söylemleri ve propaganda dili”  alt başlığı altında “TGB’nin söylemleri esas olarak Atatürk’e dayandırılmalıdır, çünkü Atatürk’ün anti-emperyalist ve tam bağımsızlıkçı karakteri hem bu söylemler için çok uygundur hem de Atatürk figürü hiç kimsenin açık şekilde muhalefet edemeyeceği bir figürdür. Bu nedenlerle en geniş kesimi birleştirme hedefi olan TGB’ ye çok uygundur.” ifadelerinin bulunduğu, “Türkiye Gençlik Birliği-İşçi Partisi ilişkisi”  alt başlığı altında “TGB içinde İP kimliğini saklama çabası göz önüne alınırsa, bu konuda şimdiden bazı hazırlıklar yapılmalıdır. Partinin seçimle ilgili olarak ÖG’den beklentileri öğrenilmeli buna uygun bir yapılanmaya gidilmelidir..” ifadelerinin bulunduğu görülmüştür.

                                        İLETİŞİM TESPİT TUTANAKLARI

*Tape No: 4718, 08.03.2008 günü Tunç AKKOÇ’un Tolga..? ile yaptığı görüşmede özetle; Tunç AKKOÇ’un “Tolga sen yarın Kayışdağı’ na gidiyorsun demi” dediği, Tolga’nın “Ha bizim yarın toplantımız var ya Avcılar’ da” “EGB ADD ORTAK YAPIYORUZ YA” dediği anlaşılmıştır.

*Tape No:6219, 12.03.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile İlker Y…nin yaptığı görüşmede; İlker Y…nin “Sayın komutanım İlker Y… Türkiye Gençlik Birliği İzmir Şubesinden” dediği, A.H.TOLON’un “Ha İlkercim bende seni arayacaktım iyi oldu telaştayız gözlerinden öperiz nasılsın” “Sağol 15 inde sana öyle bişe dedik ama burada beklenmeyen bişe çıktı burada hava kuvvetleri komutanının kızının düğünü var tabii şimdi çok hassa bir konu bu kusura bakma ben oradayım onun için olmaz onun için özür dilerim özür diledim yani kusura bakmayın” dediği, İlker Y…nin “Rica ederim komutanım müsaadenizle bir iki şey sormak istiyordum” dediği, A.H.TOLON’ un “İlker ya şimdi arkadaşlar geldi bi çalışma yapıyorlar şöyle bir saat sonra” dediği, 

*Tape No:4788, 27.03.2008 günü Tunç AKKOÇ’un Deniz..? ile yaptığı görüşmede özetle; Tunç AKKOÇ’un “Deniz yarın on iki de Kültür Merkezinde görüşüyoruz” dediği, Deniz’in “Evet, abi örgütleniyoruz” dediği, Tunç AKKOÇ’un “…on iki buçukta zaten eylem başlıyor” dediği ,

*Tape No:6318, kayıtlı 05.05.2008 günü Ahmet Hurşit TOLON ile Seval Y…nin yaptığı görüşmede; Seval Y…nin “Paşam merhaba ben Seval Gençlik birliğinden” “… Yürüyüşümüz var 16-19 Mayısta” “… Perşembe günü biz şeye geldiğimizde anlatmak istiyorus” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Önce bir Başkanla filan bir gelin sizinle görüşeceğimiz bazı şeyler var” dediği, Seval Y…nin “İşte orda bazı yanlış anlaşılmalar olmuş” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Olmaz beni yanlış anlamayacaksınız kardeşim…” “Ben sizin için her deliğe koşuyorum” “Öyle onu gelinde görüşelim Perşembe günü” dediği ,

*Tape No:7022, 20.05.2008 günü Adnan TÜRKKAN’ın Azize F… ile yaptığı görüşmede özetle; Azize F…nin “şeyi soracaktım nasıl geçti nasıl oldu” dediği Adnan’ın “Çok güzel oldu yani” “… yaklaşık 5000 kişi ile Anıtkabire girdik” dediği, Azize F…nin “Şimdi ben .... konuşmuştum işte biliyorsunuz dokuz bin YTL size ulaştıracam yarın ÇEV e alo” dediği, Adnan’ın “ÇEV de sıkıntı çıkar mı acaba yani ÇEV İN KASANA GELİP ONUN BİZİM ALMAMIZ NASIL OLACAK oda bi sıkıntı olur mu” dediği, 


Tape No:7033, 01.07.2008 günü Adnan TÜRKKAN’ın Önder…? ile yaptığı görüşmede özetle; Adnan’ın “gelişmeden haberin var mı” “Şey gözaltıları değil mi” “Şener ERUYGUR, Sinan AYGÜN, Mustafa BALBAY, Hurşit TOLON u almışlar gözaltına” “... Şener ERUYGUR dan dolayı ADD örgütleri ondan sonra Mustafa BALBAY Cumhuriyet gazetesi falan bugün eylem hareketlilik olur ... mutlaka buralarda şubelerde falan beraber EYLEMLERE FALAN ... ÖNDERLİK ...” dediği , 

*Tape No:7034, 01.07.2008 günü Adnan TÜRKKAN’ın Önder/Mehmet…? ile yaptığı görüşmede özetle; Önder’in “Denizi, Ahmeti ve Erkan ı üçünü arayabilirsin değil mi” dediği, Adnan’ın “2’de diyor genel olarak buluşma saati Cumhuriyet gazetesinin önünde ikide buluşuluyor”  dediği ve telefonu Mehmet’in aldığı, Adnan’ın “Ece diye bir kız vardı biz kaç kişiyizden görüşmeye gelmişlerdi de o aradı 2’de Cumhuriyet gazetesinin önünde buluşuyoruz dedi” “çok güzel bir gelişme bence bu güne kadar kenarda kıyıda ADD FALAN KIYIDA DURUYORDU BU SÜREÇTE DAHİL OLMUŞ OLDU yani iyi oldu yani Sinan AYGÜN ün alınması falan iyi oldu” dediği, Mehmet’in “telefonda istersen böyle yapmayalım” dediği anlaşılmıştır.

SİVİL TOPLUM ÖRGÜTLERİ İLE İLGİLİ ALINAN YUKARIDA YER ALMAYAN DİĞER İFADELER

04.09.2008 günü bir televizyonun ana haber bülteninde “Orgeneral TOLON, Şehit Yakınlarını Hükümet Aleyhine Kışkırtmak İstedi” başlıklı haberle ilgili bilgisine başvurulan Müslüm ÖZTÜRK’ün alınan ifadesinde özetle;

OHAL Gaziler ve Şehit Aileleri Derneğinin 2003 yılında kurulduğunu ve kendisinin  kuruluşundan beri başkanlığını yaptığını bu derneğe 274 şehit-gazi üyesi olduğunu, kendisinin de gazi olduğunu 10.04.2006 tarihinde Şehit Yarbay Alim YILMAZ’ın Kocatepe camiindeki cenazesinde şehidin eşine başsağlığı diledikleri esnada Hurşit TOLON  paşayla karşılaştıklarını, kendilerine “Çocuklar Burda Ne İşiniz Var Neden Bağıran Gurubun İçinde Değilsiniz” dediği, yine Hurşit TOLON paşanın artan şehit cenazelerinin sorumlusunun hükümet olduğunu söylediğini ortak hedefin kendilerini sokağa dökmek olduğunu, 

Hurşit TOLON paşanın Ege Ordu komutanı olduğu dönemde İzmir ilinde Gazilerin sergileri sebebiyle bir araya geldiğini ve burada ki makamında gördüğünü emekli olduktan sonra, Yaşar YAZICIOĞLU’nun Tunalıhilmi caddesi No:111 sayılı yerde Hurşit TOLAN paşayla bire bir  tanıştırdığını daha sonra telefonla görüştüklerini, Ankara  Gazi Ordu Evine, iki kez de merkez ordu evinde, bir kez de adresini  tam  olarak hatırlamadığı Cinnah caddesi paralelinde bir  arka  sokakta paşaya ait olduğunu bildiği yazıhanede Diyarbakır dernek başkanı Ahmet BÜYÜKBURÇ ile birlikte görüştüklerini şehitlerin sorumlusu olarak hükümeti gösterip hükümetle şehit ailelerini karşı karşıya   getirip hükümetin istifa etmesi yönünde eylem yapmalarını istediğini ,


2004 yılında Turhan ÇÖMEZ’in milletvekili olduğu dönemde Hükümet tarafından şehit ve gazileri kapsayan 13 genelge 3 tane kanun çıkartıldığını yönetim kurulu üyeleri olan Eraslan ŞENGÜL, Hüseyin ALABAŞ ve İsmail BÖLÜKOĞLU ile birlikte  başbakana şehit ve gazi ailelerine göstermiş olduğu ilgiden dolayı ziyaret edip plaket vermek için başbakanın özel kalem müdürlüğünü yaptığını bildikleri Turan ÇÖMEZ’in  meclisteki odasına gittiklerini, Turhan ÇÖMEZ’in  “şehidimize kelle diyen Apoya sayın diyen”  bir Başbakana ödül mü vereceksiniz diye kendilerini azarladığını, Turan ÇÖMEZ’ in Cumhuriyet Mitingleri ile alakalı  sekreteri aracılığıyla görüşme talebi olduğunu amaçlarının farklı olduğunu düşünerek kendisi ile görüşmediğini,


Doğu PERİNÇEK’in daveti üzerine, Bursa dernek başkanı Hemşire Yıldız NAMDAR ile  Ankara’da ki İşçi Partisi Genel Merkezine gittiklerini burada Doğu PERİNÇEK ve Vural SAVAŞ’ın olduğunu, kendilerinden şehit ve gazi aileleri olarak partisinden milletvekili aday adayı olmalarını istedikleri, ayrıca idarecilerin Türk olmadığı, Musa’nın çocukları adlı kitabı okumalarını önerdiğini, Cumhuriyet mitinglerinde şehit ve gazi aileleri derneği olarak yardımcı olmalarını istediğini, etkinliklerde de İşçi Partisinden faydalanabileceklerini söylediğini, kendisinin de Doğu PERİNÇEK’e Abdullah ÖCALAN ile fotoğrafı olan birisinin nasıl şehit ailelerinin yanında olabileceğini ve nasıl güvene bileceklerini sorduğunu, ama maalesef bu insanlara kanan plaket veren derneklerinin olduğunu, şehitler üzerinden rant yapıp 60-70 yaşındaki şehit anne ve babalarını sokağa döküp polisle karşı karşıya getirip  kaos çıkartıp mevcut hükümeti çıkmaza sokmaya çalıştıklarını, 

Lozan Antlaşması ile ilgi yapmış olduğu açıklamalarından dolayı Manavgat dernek başkanı Hasan’ın Doğu PERİNÇEK’ e plaket verdiğini, Doğu PERİNÇEK ile görüşmelerinden belli bir süre sonra Yıldız NAMDAR’ın Diyarbakır’dan bağımsız milletvekili adayı olduğu, Yıldız hanımın finansörlüğünü Doğu PERİNÇEK’in üstlendiği, 

Diyarbakır’daki derneğe Hurşit TOLON paşanın girişimiyle parasının nasıl ve ne şekilde ödendiğini bilmediği halen bildiği kadarıyla Diyarbakır dernek hizmetinde kullanılan Bursa’dan getirilen Fiat Albea marka 16….plakalı grii renkli bir adet araç alındığını,

 Gazetede yayımlanan açıklamalarımdan sonra Hurşit TOLON paşanın oğlu Tolga TOLON’un kendisini cep telefonundan arayıp yapmış olduğu açıklamaların zamansız yapılmış bir açıklama olduğunu söylediğini yayımlanan haberdeki açıklamaların tamamının kendisine ait olduğunu beyan etmiştir. 

Şüpheli Ahmet Tuncay ÖZKAN’ ın emniyet ifadesinde özetle; Türkiye Gazeteciler Cemiyeti, Biz kaç kişiyiz Derneği, Memleket Sevdalıları Derneği, Uluslar arası Gazeteciler Sendikası, Atatürkçü Düşünce Derneği üyesi olduğunu,

Şüpheli Birol BAŞARAN’ ın savcılık ifadesinde özetle; 2004-2005 yıllarında 9 aylık bir süre ADD Kadıköy İlçe Başkanlığı yaptığını, 2004 yılı son aylarında da USİAD Genel Sekreterliği görevine seçildiğini, hala da göreve devam ettiğini,
Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun savcılık ifadesinde özetle; Kuvayı Milliye derneğine üye olduğu, Kuvayi Milliye Derneğinde yayıncı olduğum için kendisine basın sözcüsü görevi verildiği,
Şüpheli Emcet OLCAYTU’ nun savcılık ifadesinde özetle; TGB'nin kurulması aşamasında hukuki danışmanlık yaptığını,

Şüpheli Ercüment OVALI’ nın emniyet ifadesinde özetle; Kendisinin Sivil Toplum Kuruluşu olarak Karadeniz Sanayici İlim Adamları, Yöneticiler Derneğine de üyesi olduğunu,

Şüpheli Evrim BAYKARA’ nın emniyet ifadesinde özetle; Atatürkçü Düşünce Derneğine yaklaşık 10 yıl kadar önce üye olduğunu, Kurultay Delegeliği yaptığını, Biz Kaç Kişiyiz isimli derneğin kurucu üyesi olduğunu, ayrıca buranın Genel Sekreteri oluduğunu, 

Şüpheli Hatice BAHTİYAR’ ın savcılık ifadesinde özetle; Durmuş Ali ÖZOĞLU ile birlikte  Kuvayi Milliye Derneğine üye olduğunu, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile kuruluş aşamasında dernek işleri ile ilgilendiğini,

Şüpheli Hüseyin NAZLIKUL’ un emniyet ifadesinde özetle; Türkiyede bulunan Bilimsel HUNEK’e göre Neoral Terapi derneği ve Regulasyon derneğinin kurucu üyesi ve başkanı olduğunu, Bilimsel Tamamlayıcı Tıp ve Regulasyon Derneğinin kurucu üyesi ve başkanı olduğunu, Bilimsel Akapuntur ve Rehabilitasyon Derneğinin üyesi olduğunu, Akademik Akapuntur Derneğinin üyesi olduğunu, Türk Tabipler derneği üyesi olduğunu, Almanya’ da Medikal Basın Sendikası üyesi olduğunu, Almanya’da Çevirmen ve Yazarlar Derneği üyesi olduğunu, Almanya ‘daki ZAN Konfederasyon derneği üyesi olduğunu, Alman Yeşiller partisi kurucu üyesi olduğunu, İPPNV Nükler Savaşa Karşı Uluslar Arası Hekimler Derneği üyesi olduğunu,

Şüpheli İbrahim ÖZCAN’ ın savcılık ifadesinde özetle; Vatansever Kuvvetler Güçbirliği Hareketinin dernek oluşturma aşamasındaki Genel Kuruluna katıldığını,

Şüpheli İlker GÜVEN’ in emniyet ifadesinde özetle; 1994-1998 tarihleri arasında 3-4 yıl kadar Mason Derneğine üyesi, Büyük Kulüp’ün 1994 tarihinden itibaren üyesi, Yeniden Müdafa-i Hukuk Hareketi Derneğinin kurucu üyesi ve Atatürkçü Düşünce Derneği’ne üye olduğunu, 

Şüpheli Levent TEMİZ’ in savcılık ifadesinde özetle; 2005 yılında Büyük Hukukçular Derneğine üyesi olduğunu,

Şüpheli Mesut ÖZCAN’ ın emniyet ifadesinde özetle; Avrupa Kalp Damar Cerrahisi Derneğine ve Biz Kaç Kişiyiz Sivil Toplum Platformuna üye olduğunu, 

Şüpheli Murat AĞIREL’ in emniyet ifadesinde özetle; 2007 yılının Eylül ayında bizkaçkişiyiz platformu için çağrı yapıldığında bu platforma internetten üye olduğunu, bizkaçkişiyiz platformunun internet ortamındaki temsilcisi olduğunu,

Şüpheli Selim Utku GÜMRÜKÇÜ’ in emniyet ifadesinde özetle; ADD Buca üyesiyi ve aynı derneğin Genel Merkez Kongre üyesi olduğunu, Biz Kaçkişiyiz Derneği Kurucu Başkanı ve halen Genel Başkanı olduğunu,

Şüpheli Tunç AKKOÇ’ un emniyet ifadesinde özetle; Öncü Gençlik İstanbul İl Başkanı olduğunu beyan etmiştir.

YUKARIDA BELİRTİLEN SİVİL TOPLUM ÖRGÜTLERİNİN GERÇEKLEŞTİRDİĞİ FAALİYETLER
CUMHURİYET MİTİNGLERİ

Şüpheli Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital verilerde bulunan “BİLİM VE DANIŞMA KURULU TOPLANTISI” başlıklı dokümanda toplantıda konuşulan konuların yazılı olduğu görülmüştür.

Bu metin içersinde diğer konuların yanı sıra “Önümüzdeki en önemli görev Cumhurbaşkanı seçimidir.” “Cumhurbaşkanı seçimi için elde mevcut zaman dikkate alınarak strateji saptamalı ve ona uygun “faaliyet planı” yapılmalı ve uygulamalıyız.” “İcra edilecek “Miting” in halka duyurulması ve katılımın çok büyük olması büyük önem arz etmektedir. Bu maksatla yazarlardan, medyadan diğer kurumlardan her türlü destek sağlanmalıdır. Hazırlıklar çok yönlü olarak sürdürülmelidir.”, 

Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen dijital verilerde bulunan; “Ulusal Birlik Hareket Platformu 2” isimli Word belgesinde; Mehmet Şener ERUYGUR imzalı 25.07.2007 tarihinde hazırlanmış, 2007-2008 eylem planının yer aldığı görülmüş, belge içerisinde özetle; “Ulusal Birlik Hareketi Eylem Planı” başlığı altında özetle, “03.03.2004 tarihinde teşkil edilen Ulusal Birlik Hareketi Platformu, başta Cumhuriyet Mitingleri olmak üzere, rejimin ve devrimlerin korunması konusunda şimdiye kadar kendisine düşen görevleri büyük bir heyecan ve vatanseverlik duygusu ile yerine getirmiştir.” İfadesinin yer aldığı görülmüştür.

Mehmet Ali ÖZALTIN’ın 17.10.2008 günü Bilgi Sahibi Olarak alınan ifadesinde; Kendisinin 1993 yılından beri Türk Metal Manisa Şube Başkanlığı yaptığını, kendisinin Türk Metal İş Manisa Şube başkanlığı görevinin haricinde Türk Metal  Sendikası genel başkanı Mustafa ÖZBEK’ in talimatı ile Manisa ilinde Türkiyem topluluğu adı altında faaliyet gösteren hareketin öncülüğünü yaptığını, kendisinin Manisa da Türkiyem topluluğunu sözde desteklemek için sendika genel başkanı Mustafa ÖZBEK’ in talimatı ile SARUHANBEY federasyonunu kurduğunu, bu federasyonun faaliyetleri çerçevesinde en büyük etkinliğin Cumhuriyet mitinglerine büyük destek sağladıklarını, hatta 05.05.2007 tarihinde yapılan Manisa mitinginin tüm organizasyon ve masraflarını kendilerinin karşıladıklarını, 

Bunun haricinde 24.06.2007 tarihinde Bursa ilinde yapılan mitinge de yine genel merkezin talimatı ile Manisa ilinden 10 otobüs ile katıldıklarını, bu ile gittikten sonra kendilerine oradaki tüm talimatları ve organizasyonu emekli Orgeneral Hurşit TOLON’un verdiğini beyan etmiştir.
Emcet OLCAYTU’dan elde edilen bilgisayar içersindeki fujitsu marka harddiskte “mitinglerhk1” isimli word dosyasında özetle, “Tertibe karşı yeni Cumhuriyet mitingleri geliyor! Ergenekon tertibinin ikinci dalgasına karşı yeni Cumhuriyet mitingleri geliyor…..” yazdığı görülmüştür.

ADD Genel Merkezi, Mevlüde UYSAL isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, S16KJ1EPA05424 seri numaralı bilgisayar hard diskinde “14 NİSAN CUMHURİYET MİTİNGİNİN SONUÇLARI.doc” isimli MSword dosyası bulunmuştur. Bu dosyada da 14 Nisal Cumhuriyet Mitinglerinin değerlendirmesi yapılmıştır.

Cumhuriyet Mitingleri Ankara, İsanbul ve İzmir başta olmak üzere birçok vilayetimizde yapıldığı bilinmektedir. Özellikle üç büyük ilimizde yapılan mitig kayıtları temin edilip incelendiğinde, bu mitinglerin aynı merkezden yönetilip yönlendirildiği anlaşılmıştır. 

Ankara, İstanbul ve İzmir vilayetlerinde yapılan Cumhuriyet Mitingleri ile ilgili kayıtlar incelendiğinde, Atatürkçü Düşünce Derneği, İşçi Partisi, CUMOK (Cumhuriyet Gazetesi Okurları), Eğitim-İş, ÇYDD (Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği) ve benzer bazı sivil toplum örgütlerinin tüm mitinglere katıldığı, bunların yanı sıra Ergenekon Terör Örgütü şüphelileri ile bağlantılı olan, Kuvayı Milliye Dernekleri, Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi, Yeditepe üniversitesi ve Türkiye Gençlik Birliği gibi Sivil Toplum Örgütlerinin de birçok mitinge katılmış olmalarının dikkat çekici olduğu, diğer taraftan bu mitinglerin birçoğuna Şener ERUYGUR, Hurşit TOLON, Doğu PERİNÇEK ve Tuncay ÖZKAN’ın katıldıklarının görüldüğü,  ayrıca tüm Cumhuriyet Mitinglerinin o dönemde şüpheli Tuncay ÖZKAN’a ait olduğu bilinen KANALTÜRK televizyonundan canlı olarak yayınlanmış olduğu, İstanbul ve İzmir de düzenlenen mitinglerin sunuculuğunu şüpheli Selim Utku GÜMRÜKÇÜ’nün yaptığı,

Dolayısıyla tüm bu veriler şüphelilerden ele geçirilen ve yukarda sırası ile belirtilen delillerle birlikte değerlendirildiğinde, kamuoyunda “CUMHURİYET MİTİNGLERİ” olarak bilinen mitingin ve ayrıca bu kuruluşlar tarafından düzenlenen bir kısım toplantı ve mitinglerin Ergenekon Terör Örgütü yöneticilerinin planlaması ve koordinesi sonucu, ve özellikle katılımın yüksek olmasını sağlamak amacıyla milli duygu ve düşüncelerin istismar edilmesi suretiyle gerçekleştiği anlaşılmıştır. 

MEDYA YAPILANMASI


Soruşturma kapsamında şüphelilerden ele geçirilen örgüt dokümanlarına bakıldığında başta örgütün temel belgelerinden olan “Ergenekon” dokümanı olmak üzere bu dokümanda belirtilen amaç ve hedefler doğrultusunda hazırlanan birçok örgüt dokümanında “MEDYA YAPILANMASINDAN”, Medyanın öneminden, işlevi ve toplum üzerindeki etkilerinden bahsedildiği görülmüştür. 


Ergenekon dokümanında Medya başlığı altında; Medyanın en yararlı reklam aracı olduğu 20. Yüzyılda güçlü istihbarat örgütlerinin medyadan sonuna değin yararlandıkları, Ergenekon’un da medya kuruluşlarını kontrol etme yönündeki faaliyetlerini, kendi medya kuruluşlarını oluşturması ve diğer medya kuruluşlarını kontrol altına alması yöntemi ile yapması gerektiği belirtilmiştir.


“LOBİ” isimli dokümanda ise, “TEORİ VE SENARYO” başlıklı bölümünde departmanın görevlerinden bahsettiği ve bu kapsamda “Medya kuruluşlarını yönlendirme çalışmalarına katkıda bulunur” şeklinde ifadenin yer aldığı, yine “İLETİŞİM VE PROPAGANDA” başlıklı bölümde departmanın görevinin “Amaçlara uygun olarak medya kuruluşlarını bilgilendirmek, yönlendirmek ve bu yolla kontrol altında tutmaktır. Ayrıca, faaliyetlerde amaçlara uygun kamuoyu oluşturulması ve kamuoyunun desteğinin sağlanması çalışmalarını sürdürür.” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür.
Soruşturma sırasında ele geçirilen örgütsel dokümanlara bakıldığında ise örgütün bu amacını gerçekleştirebilmek için öncelikle kendisine bağlı medya kuruluşlarını oluşturmayı hedeflediği ve bu çerçevede “Ulusal Medya 2001” “Televizyon Analiz Yönetim Ve Geliştirme Projesi” “Kanal 6 Analiz Yönetim Ve Geliştirme Projesi” ve “Dergi Analiz Proje” isimli dokümanları hazırladığı ve bu doğrultuda gerekli çalışmaları yaptığı tespit edilmiştir. Bu dokümanlarla ilgili yapılan çalışmalar önceki iddianamemizde ayrıntılı olarak anlatılmıştır. 

Bu kapsamda örgütün Cumhuriyet Gazetesi, Aydınlık Dergisi ve Ulusal Kanal üzerinde gerekli Reorganizasyon çalışmasını yaparak örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda yönlendirmeye çalıştığı, diğer taraftan bunlarla da yetinmeyip şüpheli Hayrettin ERTEKİN vasıtasıyla o dönemde Business Channel’i kontrol altına almaya çalıştığı görülmüş ve bu hususlar önceki iddianamemizde ayrıntılı olarak anlatılmıştır.

Soruşturma kapsamında bulunan birçok şüphelinin değişik gazete, dergi ve internet sitelerinde yazılar yazdığı, bazı şüphelilerin internet siteleri kurduğu, bazı şüphelilerin gazete, dergi ve televizyon alanında çalışmalar yaptıkları tespit edilmiştir. Bu durum göz önüne alındığında örgütün medya yapılanmasına ne kadar çok önem verdiği anlaşılmaktadır.

Soruşturma kapsamında olan şahısların medya yapılanması ile ilgili faaliyetlerine bakacak olursak; 

Sanık İlhan SELÇUK’un Cumhuriyet gazetesi imtiyaz sahibi ve başyazarı olduğu,

Sanık Doğu PERİNÇEK’in Ulusal Kanal çalışmalarının yanısıra Aydınlık Dergisinde başyazarlık yaptığı, 

Sanık Kemal KERİNÇSİZ’in Yeniçağ Televizyonunda program hazırlayıp sunduğu,

Sanık Ferit İLSEVER’in Ulusal Kanal yayın yönetmenliği ve Aydınlık Dergisinde yazarlık yaptığı, 

Sanık Mehmet Adnan AKFIRAT’ın Ulusal Kanal yönetim kurulu üyesi olduğu, 

Sanık Hikmet ÇİÇEK’in Aydınlık Dergisinde haber araştırma müdürü olduğu, 

Sanık Serhan BOLLUK’un Aydınlık Dergisi genel yayın yönetmenliği yaptığı, 

Sanık Hayati ÖZCAN’ın  Ulusal Kanal İzmir muhabirliği yaptığı,

Sanık Güler KÖMÜCÜ’nün Akşam Gazetesinde köşe yazarlığı yaptığı,

Sanık Emin GÜRSES’in Aydınlık Dergisi ve Cumhuriyet Gazetesinde yazarlık yaptığı, 

Sanık Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ün 2004-2007 yılları arasında “Önce Vatan” gazetesinde köşe yazarlığı yaptığı, bir dönem Ulusal Kanal’da görev yaptığı,

Sanık Hayrullah Mahmut ÖZGÜR’ün 2003 yılında Star Gazetesi Ankara temsilciliği yaptığı, 

Sanık Hayrettin ERTEKİN’in Enternet grup strateji başkanlığını yaptığı ve Business Channel’da faaliyetlerde bulunduğu,

Sanık Vedat YENERER’in www.internetajans.com ve www.metyarazi.com isimli internet sitelerini kurduğu ve aynı zamanda Yeni Çağ Gazetesinde köşe yazarlığı yaptığı,

Sanık Bekir ÖZTÜRK’ün www.kuvvaimilliye.net isimli internet sitesini kurduğu ve bu sitede yazı yazdığı,  

Sanık Oktay YILDIRIM’ın www.kuvvaimilliye.net isimli internet sitesinde yazı yazdığı, 

Sanık İsmail YILDIZ’ın www.sesar.com.tr isimli internet sitesini kurduğu ve bu sitede yazı yazdığı, 

Sanık Erkut ERSOY’un www.özelburo.com isimli internet sitesini kurduğu ve bu sitede yazı yazdığı, 

Sanık Halil Behiç GÜRCİHAN’ın www.acikistihbarat.com isimli internet sitesini kurduğu ve bu sitede yazı yazdığı,

Sanık Ayşe Asuman ÖZDEMİR’in www.acikistihbarat.com isimli internet sitesinde yazı yazdığı,

Sanık Sedat PEKER’in www.öztürkler.com.tr isimli internet sitesini kurduğu tespit edilmiş, bu sanıkların medya yapılanması ile ilgili faaliyetleri önceki iddianamemizde ayrıntılı olarak anlatılmıştır. 

Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan çalışmalarda haklarında işlem yapılan şüphelilere bakıldığında ise;

Şüpheli Mustafa BALBAY’ın Cumhuriyet Gazetesi Ankara temsilcisi olduğu, gazetede köşe yazarlığı yaptığı, ayrıca ART televizyonunda 
program sunduğu,

Şüpheli Gürbüz ÇAPAN’ın Cumhuriyet gazetesinde yazarlık yaptığı ve Cumhuriyet Tv’nin kuruluşu için çalışma yaptığı,

Şüpheli Emcet OLCAYTO’nun Ulusal Kanalda çalıştığı ve Aydınlık dergisinde yazarlık yaptığı,

Şüpheli Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın Kanaltürk (daha sonra satılmıştır) ve Biz Tv’nin sahibi olduğu, uzun yıllardır değişik medya organlarında genel yayın yönetmenliği ve gazetecilik yaptığı,

Şüpheli Merdan YANADAĞ’ın Kanaltürk (Satılmadan önce) ve Biz Tvde  program sunuculuğu yaptığı,

Şüpheli Adnan BULUT’un daha önce Kanaltürk’de müdür olarak çalıştığı,

Şüpheli Ufuk Mehmet Büyükçelebi’nin Tercüman Gazetesi genel yayın yönetmeni olduğu,

Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN’ün Sözcü Gazetesinde yazarlık yaptığı,

Şüpheli Osman GÜRBÜZ’ün Antalyada “Ayışığı” isimli yerel gazetenin sahibi olduğu,

Şüpheli Muhammed Murat AVAR’ın Erzurumda “Milletin Sesi” isimli yerel gazetede muhabirlik yaptığı,

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Toplumsal Dönüşüm Yayınları ve www.toplumsalhaber.com isimli internet sitesinin sahibi olduğu,

Şüpheli Neriman AYDIN’ın www.toplumsalhaber.com isimli internet sitesinde yazarlık yaptığı,

Şüpheli Hatice BAHTİYAR’ın www.toplumsalhaber.com isimli internet sitesinde yazarlık yaptığı,

Şüpheli Adil Serdar SAÇAN’ın www.kuvvaimilliye.net isimli ve www.bizkackisiyiz.com isimli internet sitelerinde yazarlık yaptığı,

Şüpheli Fatma Sibel YÜKSEK’in www.acikistihbarat.com isimli internet sitesinde yazarlık yaptığı, 

Şüpheli Emin ŞİRİN’in www.haberx.com isimli internet sitesinde yazarlık yaptığı, 

Şüpheli Erol MÜTERCİMLER’in Habertürk Tv’de program hazırlayıp sunduğu,

Şüpheli Selim Utku GÜMRÜKÇÜ’nün İzmir’de haftalık yayınlanan “Dönemeç” isimli derginin ortağı olduğu anlaşılmıştır.

CUMHURİYET GAZETESİNİN ELE GEÇİRİLMESİ VE REORGANİZASYON YAPILMASI FAALİYETLERİ


 “Ulusal Medya 2001” isimli dokümanda, Bağımsız ulusal medya kuruluşlarının yaratılabilmesi için; yurtta ve yurt dışında faaliyet gösteren Türk iş adamları arasından seçilecek kişilerden “Medya-Finans Konseyi”nin oluşturulması gerektiği, bu kapsamda öncelikle Cumhuriyet Gazetesinin ele geçirilerek ulusal medya oluşumunun merkez üssü olmasının kararlaştırıldığı, “Cumhuriyet Gazetesi Reorganizasyon Çalışması” başlığı altında ise; Cumhuriyet Gazetesinin ele geçirilmesiyle ilgili Gürbüz ÇAPAN’la yapılan görüşmenin aynen yazıldığı, Gürbüz ÇAPAN’ın Cumhuriyet Gazetesinin “Ulusal Medyanın Merkez Üssü” olarak seçilmesini kabul ettiği ve hisselerini parasız olarak devir ettiği, yapılan çalışma sonucunda gazetenin %10’unun İlhan SELÇUK’a ait olduğu, %10’unun halka açılım hissesi olduğu, %80 ya da %90 hissenin en az %51’inin örgütün aidiyetine geçmesinin kararlaştırıldığı belirtilmiştir.

Önceki iddianamemizde, İlhan SELÇUK, Doğu PERİNÇEK, Veli KÜÇÜK, Ferit İLSEVER ve Tuncay GÜNEY’in konu ile ilgili anlatımları belirtilmiştir. Adı geçen şüphelilerin beyanlarından, gazetenin ele geçirilmesi ve reorganize edilmesi için ENKA tesislerindeki yapılan toplantının tamamen doğru olduğu anlaşılmıştır.

Öte yandan Doğu PERİNÇEK alınan ifadesinde, 1998 yılında İlhan SELÇUK, Gürbüz ÇAPAN, Ferit İLSEVER ile  birlikte İstanbul’da  Armada otelinde yaptıkları toplantıda ortak bir televizyon yapmayı görüştüklerini beyan etmiştir.

Konu ile ilgili olarak Şüpheli Gürbüz ÇAPAN alınan ifadesinde; “.. Hatırlamadığı bir tarihte USİAD başkanı KEMAL ÖZDEN’in Cumhuriyet gazetesi ve Cumhuriyet TV ile bir proje için konuşacaklarını, yemeğe FERİT İLSEVER’in katılacağını söyleyerek davet  ettiğini, kendisini kabul ettiğini, toplantının yapıldığı ENKA tesislerine ÜMİT ÜLGEN ile birlikte gittiklerini, KEMAL ÖZDEN’in kendisini VELİ KÜÇÜK ile tanıştırdığını, bu toplantıda VELİ KÜÇÜK’ün diğer katılımcılara göre “ üst, abi ” konumunda  bulunduğunu, VELİ KÜÇÜK ve diğerlerinin Cumhuriyet Gazetesinde ve Cumhuriyet Radyo ve TV’sinde ne kadar hissesi olduğunu sorduklarını, o dönem %20 olan hissesini devretmesini istediklerini, hisselerin kardeşi GÜNAY ÇAPAN’a ait olduğunu, ancak büyüğü olarak toplantıya kendisinin katıldığını, 2 Milyon Dolar verilmesi durumunda hisseleri devredeceğini söylediğini,  bu teklifinin kabul edilmediğini, daha sonra oradan ayrıldığını,  toplantıda her hangi bir karar alınıp alınmadığını bilmediğini, 


Toplantı öncesinde Cumhuriyet gazetesinin hissesi ile ilgili durumu tam olarak bilmediğini, Cumhuriyet gazetesinin yaşatılması için Cumhuriyet vakfının kurulduğunu, gazetenin isim ve imtiyazlarının eski sahibi olan NADİ ailesi tarafından bu vakfa bağışlandığını, daha sonra Yenigün Habercilik A.Ş. nin kurulduğunu, vakıf tarafından gazetenin isim hakkının bu şirkete kiralandığını, şirketin maddi sıkıntıya düşmesi sebebiyle kendisinin avukatının tavsiyesi ile şirketin %20 hissesini 2 Milyon Dolara kardeşi GÜNAY ÇAPAN’a aldırdığını, daha sonra bu hissenin %10 unu Mehmet Emin Karamehmet’e 1 milyon Dolara devrettiklerini, 2005 yılında GÜNAY ÇAPAN’ın %10 hissesini kendisinin aldığını, 


FERİT İLSEVER’in bir ara kendisine Cumhuriyet Gazetesinin ulusal medyanın merkez üssü yapılmasını kendisine anlattığını ancak kendisinin istediği paranın verilmesi durumunda hisseleri devredeceğini söylediğini,  söz konusu toplantıda KEMAL ÖZDEN’ in ulusalcı iş adamlarından para bularak hisselerine almak istediğini, ancak bunun gerçekleşmediğini, bu toplantıda VELİ KÜÇÜK’ün  kendisinin milliyetçi ulusalcı olduğunu anlattığını, DOĞU PERİNÇEK’in kendisine beraber televizyon kurmayı teklif ettiğini,  kendisini İLHAN SELÇUK’a yönlendirdiğini, ele geçen örgütsel dokümanlardan “Ulusal Medya 2001” başlıklı belgenin içeriğinin gerçek dışı olduğunu, 


DOĞU PERİNÇEK ile ARMADA otelde toplantı yapmadığını, ancak ortak televizyon kurmak için İLHAN SELÇUK ve DOĞU PERİNÇEK ile bir toplantı yaptıklarını, kendisinin televizyon için makine ve teçhizat aldığını, daha sonra frekans alınamadığı için projenin iptal edildiğini, eski olan teçhizatların bir kısmının çürüdüğünü, bir kısmını bir televizyon kuruluşuna verdiğini, USİAD üyesi iş adamları ile Çırağan Sarayında yapılan gizli toplantılardan haberinin olmadığını, kendisinin bir kez ENKA tesislerinde yapılan toplantıya katıldığını” beyan etmiştir.

Şüphelilerden ele geçirilen dijital verilerin incelemesinde; şüpheliler Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR’un değişik kişilerle yaptıkları görüşmeleri kaydettikleri ve daha sonra çözümlerini yapıp bazılarının ses dosyaları ile birlikte sakladıkları görülmüştür.

Bu kapsamda ele geçirilen delillerden, 16 Aralık 2003 tarihinde şüpheli Levent ERSÖZ ile Ahmet Tuncay ÖZKAN arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Tuncay ÖZKAN’ın, Show TV ismindeki televizyondaki işinden çıkartılması ile ilgili patronu Mehmet Emin KARAMEHMET hakkındaki şikayetlerini dile getirdiği, yeniden işe alınması için Mehmet Emin KARAMEHMET’e baskı yapılmasının faydalı olacağını, kendisinin yeniden Show televizyonuna geri dönmesinin çok önemli olduğunu söylediği, bu çerçevede “Mehmet Emin’i biraz daha sıkıştırarak oynanırsa bu geri adım atmak zorunda kalacaktır, geri adım attığında da bunun canına okumak lazım” dediği, Levent ERSÖZ’ün de Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’un KARAMEHMET’le görüştüğünü, fakat KARAMEHMET’in Tuncay ÖZKAN’ın kendisinin ayrılmak istediğini söylediğini ifade ettiği, Tuncay ÖZKAN’ın da bunun yalan olduğunu söylediği,

Görüşmenin devamında Tuncay ÖZKAN’ın iki yıl önce Genelkurmay Adli Müşavirliğinden Erdal ŞENEL paşanın kendisini aradığını ve yanına çağırdığını, kendisinin de gittiğini, Tanju GÜVEN ve Erdal ŞENEL ile bir görüşme yaptıklarını, bu görüşmede kendisinden DOĞAN grubu ile ilgili bir tahlil yapmasını istediklerini, kendisinin de “ulusal açıdan Doğan grubunun tahlilini yapacak olursam Doğan grubu Türkiye’ye zararlıdır, mutlaka alternatifinin oluşturulması gerekir” dediğini, bunun üzerine kendisine “sana bir teklif gelecek, sen bu teklifi kabul et” dendiğini, kendisinin bu teklifin kimlerden geleceğini, Türkiye’de öyle bir grup olmadığını, fakat böyle bir teklif gelse memnuniyetle kabul edeceğini, Türkiye’de alternatif bir medya yaratılmasını, o medyanın ulusal duruşunun güçlendirilmesini memnuniyetle destekleyeceğini söylediğini ve bir hafta sonra da KARAMEHMET grubunu kastederek gruptan teklif geldiğini, bu durumdan kendisinin çok rahatsız olduğunu, bunların battığını, fakat “git bat diyorsanız batayım” dediğini, bunun üzerine kendisine “bu ulusal bir görevdir, bu grup batmaz, sen merak etme” dendiğini, kendisinin de gruba girdiğini, girince diğer komutanlarla görüşme fırsatı olduğunu ve herkesin “ulusal bir gruptur, desteklenecektir” mesajı verdiğini, bu mesajı alınca ilk günden itibaren ulusal bir duruş ortaya koyduğunu ve ona uygun olarak ta SHOW televizyonu ve Akşam gazetesini boşalttığını ve bir çizgi yarattığını, grubun bir çizgisi oluştuğunu, aynı zamanda Türkiye’de medyada olmaz denilen bir şey yaptığını ve Akşam Gazetesinin tirajını 120.000 den 210.000 e çıkarttığını, Akşam Gazetesinin lümpen bir gazete iken AB grubunda çok etkili bir gazete haline geldiğini, Show TV’yi dördüncü sıradan birinci sıraya çıkarttığını, reklam gelirlerini artırdığını beyan etmiştir.

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde; Ali Müfit GÜRTUNA ve bu kişiye ait televizyon kanalı hakkında konuşmaya başladıkları, Tuncay ÖZKAN’ın Ali Müfit GÜRTUNA’nın öneminden bahsettiği ve bu kişiye ait televizyonu yerel seçimler öncesinde almak istediğini söylediği, bu çerçevede Tuncay ÖZKAN’ın “Ali Müfit’i sıkıştırmak gerekiyor. Yine ben sizden yardım isteyeceğim” dediği, 

Görüşmenin devamında medyanın öneminden ve medyadaki ulusal duruşu kontrol altına almaktan bahsettikleri, bu çerçevede Tuncay ÖZKAN’ın “MEDYA ÇOK ÖNEMLİ, medya içerisinde benim ve benim arkadaşlarım bu düşüncede, ortak düşündüğümüze inandığımız bu düşüncelerin bu duyguların bulunmasında büyük fayda var, bunun için ben diyorum ki biz operasyonu mutlulukla sonuçlandıralım. Ne olmalı, Mehmet Emin’in kafası bu işe aymalı ve aydınlanmalı ve geriye gitmemelerini değerlendiririz.” “ikincisi de yedek bir sistem olarak bu Ali Müfit GÜRTUNA’nın elindeki sistemi almalıyız ve olayı organize etmeliyiz. Ben, onunla ilgili olarak Ali Müfit beye yapılacak psikolojik bir baskının çok yararlı olacağına inanıyorum. Orada bu TV kanalı, bugüne kadar Türkiye’de ve dünyada hiç kimsenin yapamadığını yapabilir… Yerel seçim öncesinde Show TV de Mehmet Emin’in yaptıramadığı her şeyi yapma olanağı var. Bütün görüşlerini orada seslendirme olanağı alır ve yarın bir gün çok ileri bir hamle alır” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “İKTİDARA VURULACAK DARBE İÇİN BU ÇOK ÖNEMLİ” dediği,  

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde; yeniden medyanın öneminden bahsettikleri ve Tuncay ÖZKAN’ın bu çerçevede “Türkiye’yi inşa edebilmek için bir tek koşul var, TÜRK MEDYASINI AYNI ZAMANDA KONTROL EDEBİLMEK…, Dünyanın neresinde psikolojik istihbarat yapmayan devlet var, bu ne demek, MGK’nın tutanağı gizli. Bunu sana veren, bu bilgiyi yaymak için sana veriyor” dediği, (Tuncay ÖZKAN’ın Küçükçekmecedeki deposunda yapılan aramalarda çok sayıda MGK toplantı tutanakları ele geçirilmiştir.)

Bilahare, Tuncay ÖZKAN’ın  “İstanbul TV konusunda mutlaka Ali Müfit GÜRTUNA’ya baskı yapıp, bunu devredip çıkması konusunu sağlamalıyız. Ama bununla birlikte mutlaka Akşam’da geri adım atmak zorunda. Çünkü onu bugüne taşıyan Türk Silahlı Kuvvetleridir. Bugün ayakta kalmasını Türk Silahlı Kuvvetlerine ve bana borçludur, yaptığı her şey çok büyük hata olur ve kendisine döner.” dediği anlaşılmıştır.


17 Aralık 2003 günü Mehmet Emin KARAMEHMET ile Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR arasında yapılan görüşme çözümünde özetle;


Öncelikli olarak Mehmet Emin KARAMEHMET’in ticari konuları ve ekonomik sıkıntıları ile ilgili konuşma yaptıkları, görüşmenin ortalarına doğru Levent ERSÖZ’ün “Komutanımızın size selamı var, kendisi yurt dışında, kendisi ile görüşmemiz esnasında şunları size iletmemizi istedi. “Tuncay beyle İlgili bunu Mehmet beyden beklemezdim” dedi. Kendisi çok üzüldüler. 1,2 yıllık sıkıntıları paylaşmış, sizlere yardımcı olmuş bir insan. Bazı çevrelerden, bazı kişilerden size bir takım şeyler gelmiştir, geldiğini de biliyoruz. Sonuçta bu bir vefadır, ama bütün bunlara rağmen karşılıklı olarak iyi niyetin göstergesidir BU SÖYLEDİĞİM KONU YERİNE GELSİN, Mehmet bey beni hiçe saydı, bu konuyu kendisine aktar, umarım bu konunun telafisini yapar dedi.” dediği, Karamehmet’in de “Ben bu konuyu size şöyle anlatayım. Tuncay beyin bizimle bir kontratı var. Bizimle değil de ayrı bir şirketle, Tuncay beye çok baskılar geldi. Ben öyle baskılara şey yapacak değilim. Başbakan bizim televizyona hiç gelmedi. Çok söyledik ama olmadı, beyanat vermiyor. Buna rağmen biz Tuncay beye bir şey yapmadık. Borçlarımız var, kısıtlamaya gitmemiz lazım. Onun maliyeti vergiler dahil 9 milyon dolar, bu televizyona geliyor. Bundan önce 7 milyon dolardı. Arkadaşlarla konuşurken bunları biraz indiremez misiniz demişler, o da ben ayrılıyorum demiş. Ben yoktum. Cuma günü geldim Türkiye'ye. Ben arkadaşlarla bir konuşayım dedim, sonra siz telefon açtınız, konuştum Biz anlaştık ayrılıyoruz, ücretini kesmedik, program için ücreti devam ediyor. Yerine kimseyi almadık, ondan sonra ne Başbakan ne Bakanlardan teklif gelmedi, yine söylüyorum yerine de hiç kimse alınmadı.” dediği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün “Size nasıl geldi bilmiyorum, program da ücretsiz çalışırım demiş.” Dediği, Karamehmet’in de “Onu da bizim arkadaşlar kabul etmediler.” dediği, bunun üzerine Levent ERSÖZ’ün de “Komutanımız söyledi, telafisi olabilir diye. Kendisinin söylemesine rağmen hiçe saydınız. Konu tamamıyla özel, burada kalacağına inandığımız için.” “Siz bir kez daha düşünün, gerekirse o vatandaşı bir kez daha çağırın nedir bu diye. Kendisini sever veya sevmezsiniz.” dediği, Karamehmet’in de “Kendisiyle hiçbir şeyim yok. Kendisi ben ayrılayım dedi, kendisine sorabilirsiniz” dediği, Levent ERSÖZ’ün “Ben kendisinin ayrılma gibi bir düşüncesi olmadığını öğrendim.” dediği, Karamehmet’in de “Ama ayrıldıktan sonra demiştir. Ayrıldı, aradan ne kadar geçti, organizasyon yaptılar. Ondan sonra ben bu söylediğinizi de söyledim, ücretsiz çalışırım demiş idareye. Ama kontratı boyunca her türlü mahrumiyetini ödüyoruz yani.” dediği, Levent ERSÖZ’ün “Onun mahrumiyetinden ziyade SHOW TV GİBİ BİR BASIN YAYIN KURULUŞUNUN BU ÇİZGİSİNİN DEVAM ETTİRİLMESİ SON DERECE ÖNEMLİ.” dediği, Karamehmet’in “Orada bir endişeniz olmasın.” “Komutanım hassasiyeti biliyoruz ama, sorun, kendisine biz en ufak bir şey söylememişizdir.” dediği, 


Görüşmenin devamında, Hasan Atilla UĞUR’un söze girerek “Ama Mehmet bey… Komutanımız hakikaten kırılmış, hassas bir insan, tekrar çağırıpta Tuncay Bey ile konuşursanız kendisini de mutlu edersiniz.” dediği, bir süre daha konuştuktan sonra Hasan Atilla UĞUR’un da çok kritik bir dönemden geçildiğini, bu nedenle Show TV ve Akşam Gazetesinin önemli olduğunu, bu nedenle bazı baskılar altında kalmaması gerektiğini söylediği ve görüşmenin sonlarına doğru “Ankara'da temasta olabileceğimiz, güvendiğiniz bir kimse var mı?” dediği, Karamehmet’in de Akşam Gazetesinden Serdar Ç…’nun, Show TV’den de Bülent E…’in isimlerini ve telefon numaralarını verdiği anlaşılmıştır.



Konu ile ilgili Mehmet Emin KARAMEHMET’in alınan ifadesinde: “..belirtilen tarihlerde Jandarma Genel Komutanlığına çağırıldığını, orada kendisi ile Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR’un görüştüğünü, bu görüşmede Tuncay ÖZKAN’ın yeniden işe alınmasını söylediklerini ve görüşmede geçen konuların konuşulduğunu…” beyan etmiştir.


23 Aralık 2003 tarihinde Mustafa BALBAY ile Levent ERSÖZ ve Hasan Atilla UĞUR arasında yapılan görüşme çözümü özetinde;

Görüşme içerisinde genel olarak örgütün MEDYA YAPILANMASI ile ilgili konuşmalar yaptıkları, bu çerçevede özellikle Cumhuriyet Gazetesinin tirajının artırılması ile ilgili konuştukları, bunların yanı sıra diğer MEDYA ORGANLARININ KONTROL ALTINA ALINMASINI KONUŞTUKLARI, bu çerçevede Levent ERSÖZ’ün “medya sahipleri ile görüşme yapmak lazım” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “BELLİ DÜRTMELER ORALARIN YÖNETİMİNDEKİ İNSANLARLA” dediği, devamında Mustafa BALBAY’ın “şu alternatif medya nasıl yaratılır, belki uzun sürede buna bakmak lazım, şimdi iki üç tane bir tane kanal değişik bir şey söylerse bunları etkiliyor” “Uzan’ın genel üzerindeki etkisi yüzde 3, genel pay içinde hükümet hazmedemiyor, çünkü ulaşıyor” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “Uzan’ın savaşı bırakmaması lazım, bıraktı hata yaptı, kurtulacağını falan zannetti” dediği, 


Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Levent ERSÖZ’ün “siz tirajınızı artırmak açısından bizim askeri birliklerdeki askeri personele yönelik böyle bir şeyi nasıl uygun görürsünüz” dediği, bunun üzerine Hasan Atilla UĞUR’un “yeterli olur mu ki acaba? Açsak?” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “daha iyi, yani hem gazeteyi güçlendirmek ondan etkilenen bir çok insan şimdi evde gazete okuyor, sonuç olarak sadece subay astsubay değil, askerde okur, en azından Silahlı Kuvvetlerin kapısını biraz daha aralıyor” dediği, Hasan Atilla UĞUR’un da “çok doğru komutanım, erler eskisi gibi cahil değil, sekiz aylık var, asteğmen var. Bunu söylemek lazım Genelkurmay Başkanımıza” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “ben kantinde herkese satarsam bu gazeteyi mükemmel olacak, sonuç itibariyle günde 1.000 gazete satabilirim” dediği, bunun üzerine Mustafa BALBAY’ın söz alarak “biz mesela üniversitelerde 250.000 TL ye gazete satıyoruz. Kışlaya da 250.000 yaparız”  “kimi yerlerde önyargı olabilir, kimi yerlerde sokmuyorlar bile. Mesela GATA da 250.000 den satabiliriz” dediği, Levent ERSÖZ’ün de bu konuyu Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’u kastederek komutanla konuşacaklarını, hatta komutanın Mustafa BALBAY’ı çağıracağını söylediği, 


Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Mustafa BALBAY’ın Cumhuriyet Gazetesi ve kendileriyle ilgili özeleştiri yaparak “şu an yönetim olarak da nispeten hatalarımız da olsa, yani gazete 1950 döneminde Demokrat partiden iki yıl etkileniyor, hatta Nazım Hikmet’e hain diyor. Özeleştiri yapıyorum. Sizinle açıkça paylaşmamın sakıncası yok. Bazı yöneticilerimizin 1989-1993 arası diyelim Güneydoğu ve PKK lılardan etkilendiler. Çok kavga edildi o dönem bizim gazetede. Şimdi gazete yönetimi KUVAYI MİLLİYECİ” dediği, 

5 Ocak 2004 tarihinde Mustafa BALBAY ile Levent ERSÖZ ve Hasan ATİLLA UĞUR arasında yapılan görüşme çözümünde özetle;

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, Levent ERSÖZ’ün bir önceki görüşmede konuştukları Cumhuriyet Gazetesinin askeri birliklerde satılması ile ilgili Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’u kastederek komutanla görüştüklerini söylediği, bu çerçevede “komutanla görüştük biz, bizim eğitim birliklerimiz, okullarımız, bölge komutanlıkları ve karargahlarına bir talimat vereceğiz. Toplu birliklerimiz olan yerler, tugay seviyesinde olan birliklerimize sizin temsilcileriniz gidip biz Cumhuriyet Gazetesini 400 değil 200.000 liradan vermek istiyoruz, formalite gereği gerekirse bir yazı olarak ortaya konulacak. Birlik komutanları bu konuda emir verecekler ve gazeteler alınacak. Bu uygulamayı başlatalım dedi komutanımız. Ondan sonra Kara Kuvvetlerine, Deniz ve Havaya komutanım teklif edecek, biz böyle bir uygulama başlattık, burayı götürüyoruz sizde bu konuya destek verin diye, diğerlerine de Cumhuriyet Gazetesinin girmesini sağlayacağız. Bunu sağlarken birlik komutanlarına biz bir de şunu soracağız, siz Cumhuriyet’e kapıyı açarken diğerlerine de hissettirmeden hafif hafif kısın. Adam orada Cumhuriyet’i görecek. bakacak ki Hürriyet yok Milliyet yok, neyse alacak. Yani çift taraflı olarak yönlendireceğiz” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “biz de fiyatı 250.000 e indireceğiz” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “yarından itibaren biz birlik komutanlarına talimat veririz” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “şimdi biz üniversitelere bu şekilde yapıyoruz, bir damga ile indirimli gazete olduğunu belirtiyoruz, yani 250.000 e satıldığını belirtiyoruz. Ötekilerle karışmasın diye. Bizde normal olarak üniversitelere, gençliğe uyguladığımız bu yöntemi size asker gençliğinede önermiş oluyoruz” dediği, Levent ERSÖZ’ün de hangi üniversitelere verdiklerini sorduğu, Mustafa BALBAY’ın da “ODTÜ, Dil Tarih coğrafya fakültesi, orası fena değil, Gazi’ye giremedik, orada değişik bir havada biliyorsunuz ve Ankara Üniversitesi” dediği, Levent ERSÖZ’ün “Bursa Uludağ yok mu” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “İstanbul da 4-5 yerde var, galiba Bursa’ya da geçtik” dediği, Levent ERSÖZ’ün de “biz tanıdığımız rektörler vasıtası ile diğerlerine de bu konuyu anlatırız. Dolayısıyla onlarda da böyle bir hareketlenme sağlarız. kimse kırmaz yani, bu konu itibari ile onu da sağlarız. Önce bizde bu uygulamaya geçelim, arkasından diğer kuvvetlerde geçecektir” dediği,  

Görüşmenin devamında, Levent ERSÖZ’ün “Bu hafta Turgay CİNER ile irtibat kuracağız, onunla bir konuşacağız. Aydın DOĞAN ile de görüşme ihtimali de olabilir bakarsınız. Bu vatandaş enterasan atamalar yapmış, kendi kızlarını icra kurulu başkanlıklarına getirmiş. Herhalde fiilen el koyma stratejisi mi güdüyor napıyor” dediği, Mustafa BALBAY’ın da “Fikret Beyle konuştum bu konuda, sağlığında mirasını devrediyor diyor” dediği, görüşmenin sonlarına doğru Mustafa BALBAY’ın Amerikan büyükelçisiyle yaptığı görüşmeler hakkında bilgi verdiği anlaşılmıştır.

26 Aralık 2003 tarihinde Akşam gazetesinin Ankara Temsilcisi Nuray BAŞARAN ile Levent ERSÖZ arasında geçen görüşmenin özetinde;
 Levent ERSÖZ’ün Medyada vaziyetlerin nasıl olduğunu sorması üzerine Neriman AYDIN’ın en büyük değişimi medya grup başkanları ile kendilerinin yaşandığını, Tuncay ÖZKAN’ın 1.5 yıl önce geldiğini, kişisel olarak Tuncay ÖZKAN ile anlaşamadığı konusu üzerine bir süre konuştuktan sonra Tuncay ÖZKAN’ın bir dönem devlette Mesut YILMAZ ile birlikte çete oluşturduklarını, devletin sivil kanadında onlarında bir çete olduğunu, söylediği, Bir süre Hürriyet gazetesi üzerine konuştuktan sonra Nuray BAŞARAN’ın Cumhuriyet Gazetesinin bir zaman maddi açıdan zor durumda olduğunu, Pamukbank olayında çok zor durumda olmalarına rağmen Cumhuriyet Gazetesine mali kaynak sağladıklarını, Cumhuriyet Gazetesinin % 40 hissesini aldıklarını, Türkcell’in, Yapı Kredinin ve grup şirketlerin reklamlarını Cumhuriyet Gazetesine kaydırdıklarını, bunu yapmalarındaki amacın Cumhuriyet gazetesini yaşatmak olduğunu söylediği daha sonra Levent ERSÖZ’ün özel bir ricasının olduğunu söylediği devamında Ergün POYRAZ’a grubun bir katkısının olduğunu, onu kestiklerini, sıkıntılarını bildiğini, Tuncay’a %50 indirelim dediklerini, onu bu rakama çekerek bu ödemeyi devam ettirmelerini, bunun özel bir ricası olduğunu, bu konuyu sağlarlarsa gerçekten çok iyi olacağını, Ergün POYRAZ’ın sürekli dik duran bir arkadaşları olduğunu, mücadelelerini bildiklerini, bu konuda yardım istediğini söylemesi üzerine Neriman AYDIN’ın Tabi olur peki dediği, Levent ERSÖZ’ün de bu işe oldu gözü ile baktığını, Ankara temsilcisi Nuray hanım’ın bu işlerin hepsini başaracağını düşündüğünü söylediği ve bir süre Nuray BAŞARAN’ın gazetecilik geçmişi üzerine konuştukları tespit edilmiştir.  

Şüpheli Birol BAŞARAN’dan ele geçirilen, “TABAN2.DOC” isimli word belgesinin içinde;  BİR BAŞKA SONBAHAR başlıklı 3 sayfalık yazıda, “İstediğimiz gazetenin tirajında 200-300 binlik iniş çıkışlar yapabilir ve basında bunu bir koz olarak kullanabiliriz, ….Asıl hedefimiz altta örgütlenip bu baskı ve denetleme mekanizmalarını kurabilmek olmalıdır.  “Şu anda sayı olarak çok azız. Elimizdeki tek kaynak ise aklımızdır. Bunu çok iyi kullanıp sayımızı çoğaltmamız lazımdır. Bunun ilk şartı da Taylan’ın önerdiği şekilde komiteleşip iş bölümü yapmaktır. Medyayı ne yapıp edip kullanmamız şarttır. Bunun için geliştirilecek bir stratejide üzerinde parti kimliği olmayan ama kamuoyunda saygı gören ve bilinen isimleri yanımıza çekmektir.” Yazdığı ,

Ayrıca “TO DO 21–25 Kasım 2005.doc” isimli MS word dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 4 sayfadan ibaret olduğu Söz konusu belgede “Non- Business” başlığı altında, “Cumhuriyet strateji CD – Sertaç, Cumhuriyete abone ( ayda 500 milyon ), Usiad da e-ticaret, Jeopolitik para ödeme” şeklinde maddeler halinde notların olduğu görülmüştür.

Şüpheli Ahmet Tuncay ÖZKAN’dan ele geçirilen, 71 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf dosya içersinde, 1 ve 2. sayfalarda, “Değerli Komutanım, aşağıdaki adlar Kanaltürk ile ilişkilerinde reklam vermekte nazlı davranan oysa başka mecralarda çokça para harcayan adlar” yazdığı ve hemen altında da alt alta, “Ferit ŞAHENK-Doğuş Grubu, Erdoğan DEMİRÖREN-DEMİRÖREN, Selçuk YAŞAR-Yaşar Holding, Coşkun ULUSOY-Oyak, Hüsnü ÖZYEĞİN-Finansbank, Güler SABANCI-Sabancı Holding” yazdığı bu isimlerin karşısına da telefon numaralarının yazılı olduğu,

Devamında “Komutanım bir de pazarda mafya usulü para dağıtanlar var, bunlar bir telefonla bize piyasanın bakışını değiştirebilirler, bunlarda” yazdığı ve hemen altında da alta alta,

“Osman USLU-ALL Medya, Kaan BÜLBÜLOĞLU-LOTUS, Banun ERKIRAN-MEDİACOM, Banu TEKİN-MEDİAEDGE, Oğuz YAVUZ-OMD, Jefi MEDİNA-MEDİNA/TURGUL DDB, Yavuz ÖZÇELİK-Universal MCCANN, Şevki KIROĞLU-Medya Hizmetleri, Mete SOĞUKSU-Zenith Medya, Yiğit ŞARDAN-Zenith Medya” yazdığı, bu isimlerin karşısında da telefon numaralarının yazılı olduğu, bu listenin hemen altında not olarak  “Bunlarla ilgili olarak mutlaka her biriyle bir dakikalık konuşma bile yeter” ibarelerinin yazılı olduğu tespit edilmiştir. 

Şüpheli Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin EXPER marka bilgisayarında yapılan inceleme sonucunda; “archive1.pst” isimli dosyanın içeriğinde; A.C. aydin.candabak@tercuman.com.tr isimli e-posta adresinden mehmet.aydin@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş mesajda, “From: Bekir Öztürk <bekir@kuvvaimilliye.net,Sent: 09.12.2005 12:43 PM,To: aydin.candabak@tercuman.com.tr,Subject: Spam: Açılış ve Konferansa davet, "Heyeti Temsiliye" yi 28 Aralıkta Mersin de Topluyoruz.” şeklinde ibarelerin altında;  

Biz Türkiye nin içinde bulunduğu  durumdan vazife çıkardık ve  özel sebeplerle Genel Merkezi Mersinde olan Kuvva-i Milliye Derneğini Kurduk. Derneğimizin nisan ayından bu yana yayın yapan bir internet sitesi olmasına rağmen ( www.kuvvaimilliye.net ) tüzel kişiliğimiz bir ay önce oluştu. …Bu bakımdan "Heyeti Temsiliye" yi 28 Aralıkta Mersin de Topluyoruz sloganı ile tüm yurttan bu organizemize katılım sağlamaya çalışıyoruz.
Tabi ki işin diğer bir boyutu Büyük ATATÜRK' ün kurduğu Büyük Türkiye Cumhuriyeti' nin üniter yapısının bekçileri olan, başta siz değerli büyüğümüz olmak üzere, gazeteniz yazarlarını ve ulaşabileceğimiz kendilerinin "Milliyetçi", "Ulusalcı", "Vatansever"," Türkçü" olarak tanımlayanları aramızda görmeyi arzu ediyoruz.

 Sizden ricam öncelikle sizin katılımınız, ve gazetenizin tamamı bir birinden değerli yazarlarının katılımı için ricacı olmanızdır. Birde amaçladığımız "Heyeti Temsiliye" yi toplamamız konusunda gazetenizden duyuru konusunda yardımcı olursanız Büyük TÜRK MİLLETİ'ne eşsiz bir hizmet vermiş olursunuz. Ne Mutlu TÜRKÜM diyene
Bekir ÖZTÜRK Kuvva-i Milliye Derneği Genel Sekreteri” yazdığı anlaşılmıştır. 

Şüpheli Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin EXPER marka bilgisayarında yapılan incelemede, “Spam  Anlayamadım Tercümanı.msg” isimli bir E-posta dosyası içeriğinde;k. s. drkemalsahin@yahoo.com.tr isimli e-posta adresinden aydin.candabak@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesaj da ise; K. Ş.’in “Sayın Candabak” ile başlayan yazısında N.K.Z.in bir yazısı hakkında yorumlarda bulunduğu ve yazıyı ekte gönderdiğinden bahsettiği, N.K. Z.’e ait olduğu bahsedilen “IŞIĞA DOĞRU Direnişçiler...  Güç Birliğine!..” başlıklı yazıda; Kuvâ-ı Milliye başlığı altında; VAKIFLARIMIZ var... Türk Dünyası Araştırmaları Vakfı... Hoca Ahmet Yesevi Vakfı... Ahmet Yesevi Vakfı...Nihayet işte tek başına bir ordu gibi Mustafa Özbek ve TÜRK METAL... ART millet vicdanının sesi oldu. Kanal B, Kanal TÜRK cephemizde... Yarı kamu kuruluşlarında direnişçiler az değil... İşte Sinan Aygün... TÜRK-İŞ ve sendikalarımız var... şeklinde ifadelerin yer aldığı anlaşılmıştır.

Şüpheli Merdan YANARDAĞ’ın Kadıköy ilçesi Kozyatağı Mahallesi Sıtmapınarı Sokak. Demircioğlu Apt.No.2/8 sayılı adresinden ele geçirilen, (61) sayfadan oluşan dökümanlar içerisinde;

9. ve 10. sayfada bulunan Aydınlıkın Yeniden doğumu bir aydınlık macerası ile başlayıp, içerisinde tarih olarak tutulan notların bulunduğu, notların içerisinde bir radyo kurulmasından bahsedildiği, Kaptanın (Ferit İLSEVER’in) makamına girdiklerini ve Kaptan’ın “arslan gazete de çıkarmak istiyoruz. Bir proje hazırlasana” dediğini, dokümanın devamında 17 Şubat 1993 tarihli kısımda ise dergi’de (ikibine doğru) ilk geniş katılımlı toplantı, Kimler yokki:Semih BALCIOĞLU, Kaptan, Rafet BALLI, Fethi NACİ, Seyit NEZİR, Ahmet AKA, Tunca, Fusun İKİKARDEŞ, Adnan AKFIRAT, Serhan BOLLUK isimlerinin yer aldığı, ayrıca çıkarılacak gazete ile ilgili yayın politikalarının anlatıldığı, dokümanın son kısmında 17 Mart 1993 Çarşamba tarihli kısımda Doğu, gazetenin “sınıfın organı” olması gerektiğini vurguluyor. ibaresi ile bittiği görülmüştür.

ŞÜPHELİ MUSTAFA ALİ BALBAY’IN GÜNLÜKLERİNDEKİ NOTLAR:

Ergenekon terör örgütü şüphelisi Mustafa Ali BALBAY’dan el konulan Casper marka dizüstü bilgisayarının yapılan incelemesi sonucu bazı günlük görüşmelerini, toplantılarını ve olaylara dair görüşlerini notlar halinde kaydettiği görülmüştür. Bu notlardan medya yapılanmasına ilişkin olanlarından bir kısmı aşağıda belirtilmiştir.

“TIMUR2.TXT” isimli dosya içerisinde; diğer konuların yanı sıra, “Medya” başlığı altında, “Şimdi iki güç ayakta kaldı. Silahlı Kuvvetler ve medya. Medyanın da işlevini yerine getirmesi için ulusal çıkarları iyi bilmesi gerekiyor. Biz bazan Milli Güvenlik Akademisinden Türkiye'nin ulusal çıkarlarıyla ilgili seminerler verelim diyoruz. Ama beklediğimiz gazeteler gelmiyor. Buna çok üzülüyoruz. Akit, zaman hemen kimi göndereceklerini söylüyorlar. Ama bir Hürriyet, Cumhuriyet, Milliyet eleman göndermiyor 


- Kimi gazeteci arkadaşlar öyle haberler yapıyorlar ki, tam PKK kampanyası. Bu kadar olmaz. Bir de çok bilgisizler. Bu konuda ne yapmalı düşünüyoruz.  


- Hasan TAHSİN bilgi merkezinin daha işlevsel olacağını düşünmüştük. Tam olmuyor. nedense yararlanan pek olmadı..  


- Şu anda cezaevlerindeki 5 bin PKK'lı mahkum arasında bir anket yaptık. Onlara sizce PKK'nın en büyük gücü nedir diye sorduk. Yüzde 80 birinci sırada propaganda gücü çıktı. Silahlı güç ikinci sırada. Bu çok önemli” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür. 

“03KKKKK.TXT” isimli dosya içersinde, diğer konuların yanı sıra, “Cumhuriyet ve Medy” başlığı altında, 


“Biz sizi çok iyi biliyoruz. Yıllardır çizginizden hiç ödün vermediniz, diğerlerinden ayrı yere koyuyoruz, Sizin maddi olarak güçlükle ayakta durduğunuzu biliyoruz, Sizi boğmak istiyorlar. (bunu üç kez yineledi), Buraya öteki medya mensuplarını çağırırken patronlarını da çağırdık. Patronlarına onların gözü önünde, siz üst düzeydeki elemanlarınızın maaşını Türkiye gerçeklerine uygun yere indirmedikçe işlevinizi yerinize getiremezsiniz' dedim. Onların maaşı 20-25 bin dolar. Bunu söyledim, rakam az bile dediler. Neden böyle oluyor, bir kişi ayda o kadar parayı gördü mü, onu kaybetmemek için ne gerekiyorsa yapar


Medya birinci güç, bu artık böyle. Biz de bu arkadaşlarla bir sağlıklı temas yolu arıyoruz. Bu yaptığımız toplantıların amacı bu. Birbirimizi daha iyi, yakından tanıyalım, Eskiden Doğan Grubuyla Bilgin Grubu vardı... Arada kapışırdı... Şimdi Uzanlar girdi, Karamemet girdi... İş vahşi ormanda mücadeleye döndü.” Yazdığı görülmüştür.

         “25.TXT” isimli dosya içersinde; “12 Eylül Perşembe günü Ankara'da Çalgan restoran'daki akşam yemeğine katılan kişiler” başlığı altında, Erdal ŞENEL, Engin AYDIN, Mustafa BALBAY ve diğer katılımcıların isimlerinin yazdığı devamında da “Yemekte Tümgeneral ŞENEL'İN Turgay CİNER'LE ve Cumhuriyet-Ciner ilişkisiyle ilgili söyledikleri” başlığı altında, 

“Cumhuriyet'in o ilişkisi iyi oldu, Bu bağlantıyla Cumhuriyet'in önü açılabilir, Ben Ciner'i bir ölçüde... Hatta iyi tanıyorum... O yurtsever bir işadamı. Bu ülkeye inanan biri, Sağdan soldan bir şeyler diyen olacaktır. İtibar etmeyin, Dağıtım tekelinin kırılması da iyi oldu. Dilerim onu başarırsınız. Zor iş ama, sonunu getirin.” yazdığı görülmüştür.

           “GUN1201.TXT” isimli dosya içersinde; ““30 Aralık 200” başlığı altında, KKK ile görüşme 12.45'te başlayabildi. İlhan SELÇUK'la.” Yazdığı devamında, diğer konuların yanı sıra “Medya: bunu ben her toplantıda dile getiriyorum. Gerekirse, biz medya kuralım diyorum. Sadece Cumhuriyet'le olmaz bu. Aydın DOĞAN geldi buraya oturdu. Gazetene para verip almam bunu bil. Hürriyeti bu hale getirdiniz dedim. O da onlar özgür falan diyor. Aydın DOĞAN bana Tuncay'ın transferinin nasıl olduğunu anlattı. Her şey dönmüş. Ciner başka bir insan. Ben onun Suriye’de fabrika kurmasına yardımcı oldum..” yazdığı,

              Devamında “Saat 16.00 Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR'la makamında görüşme... 75  Dakika” başlığı altında, diğer konuların yanı sıra  “Medya: çok yakınıyor. Nasıl böyle oldu diyor. Anadolu Basıhnıyla ayrıca ilgilenne kararı aldı... Öteki gazetkelerden olumlu olanlarla görüşmek istiyor” yazdığı görülmüştür.

          “GUN1201.TXT” isimli dosya içersinde; “28.1.0” başlığı altında, “Cumhurbaşkanı ile görüşme... 15.35-16.55 arası. Randevu 15.40'ta idi. gelir gelmez hemen aldılar.” Yazdığı devamında diğer konuların yanı sıra, “MEDYA: İlhan abi anlattı. Cukurova, Ciner... Çok dikkatli olun. Sözleşme yaparsınız ama, öyle bir inceliği olur ki, kritik bir anda işin içinden çıkamazsınız. Buna dikkat edin. Ben ne hukuki anlaşmalar gördüm. Çok sağlam gibi duruyor ama, bakıyorsunuz iş içinden çıkılmaz hale gelmiş” yazdığı görülmüştür.

          “GUN1201.TXT” isimli dosya içersinde; “29.1.0 sal” başlığı altında, “Sabih KANADOĞLU ile görüşme.” Yazdığı devamında diğer konuların yanı sıra “Medya: cumhuriyetin kendisini koruması lazım. İlhan bey, söyledikleriniz yaptıklarınız geçmişinizle biraz ters gibi ama, cumhuriyet için şart anlaşılan.. Aman dikkat edin ben bu medya patronlarının hiçbirine güvenmiyorum.” Yazdığı görülmüştür.

“ILSEL.TXT” isimli dosya içersinde; “Mustafa BALBAY’ın İlhan SELÇUK’la yaptığı görüşmeyi yazdığı, bu kapsamda, 

“İS, 14 Eylül Pazar arkşamı Ankaraya geldi. O gün taşınmıştım. Felaket bir taşınma oldu. En kötüsü. Saat 20'de daha taşınma bitmemişti, Akşam Kent Otele gittim. Başbaşa görüştük. yüzündeki şiş gitmiş, dedi. İçkiyi azalttığımı söyledim. Sevindi.  


- Diyelim ki ben bir gün bir karının üzerinde çöküp kaldım, öldüm. O gün ne olacak. Karar verin. O gün gazetede herkes bir tarafa gidecektir. Kimi, Koç'a Sabancı'ya gidecektir. Kimi, Çapan'a zaten gazete içinde adamları var. Benim yaşardıklarım, tecrümem, en güvenilir olarak Turgay'ı gösteriyor. Hiç beni aldatmadı. Ne dedimse yaptı. Gözü kara, dediğini yapıyor. Bana Sabah'ın blançolarını gösterdi hep karda. 


Reklam işini de halledceğiz. Biraz zaman istiyor, o kadar sen, İbrahim, Alev, alın götürün, Çukurovayı biraz isteksiz buluyorum. Onların eli kolu bağlı gibi duruyor. bakalım  Ben askerlerin biraz daha az konuşmasından yanayım. (ben uzun uzun 23 Mayıs sürecini anlattım. Hürriyet işi kaşıdı dedim... Ben olsam o haberi koydurmazdım... Ben bu işleri zamanında Nadiye danışmadan yapmadım. Hep onun izni olunca yaptım) sanki bana, sen benden habersiz haber yaptın der gibiydi..”

 “MEDY.TXT” isimli metin belgesi incelendiğinde dosya içersinde; “Orta vadede şu sorunun yanıtını aramak gerekiyor alternatif bir medya yaratılabilir mi belli grupların bir araya gelmesini sağlayarak, tek tek kişilerin hükümet karşısında hedef olmasını engelleyip bir girişim düşünülebilir” yazdığı görülmüştür.

 “GUNOC1.TXT” isimli dosya içersinde; “16.3.04 sal” başlığı altında, “Çölaşanla konuştuk... Tuncay ÖZKAN aramış, abi ben İstanbul TV yi alıyorum. Orada sizin üçlüyü aynen yapalım demiş. O da dur bakalım her şey belli olsun demiş. Özkök onu aramış önce emir subayı sonra kendisi. Üzüldüm demiş” yazdığı görülmüştür.

 “GUNMAR05.TXT” isimli dosya içersinde; “İS'in 21-25 Mart Ankara ziyareti.” Başlığı altında, “21 Mart gecesi saat 23.00 sıralarında Ankara'ya karayoluyla geldi. Telefonla yoldan konuştuk, haberler iyi otelden konuşalım dedi 23.30 sıralarında odadan konuştuk. Koç iki temsilcisini göndermiş. Hakan GÖRÜR, Bülent ÖZAYDINLI ve bir kişi daha.  


-İlhan abi, biz görevli geldik... her türlü desteği veriyoruz. İki milyon dolarlık destek... Bunu reklam avansı olarak veriyoruz... İşbirliğini sürdürmek istiyoruz.  

              İS çok sevinçli. Yırttık Balbay, bu iş tamam, haydi hayırlısı dedi.” yazdığı görülmüştür.

MEDYA YAPILANMASININ AMACI:

Ergenekon Terör Örgütünün nihai amacına ulaşmak için medyanın mutlak surette kontrol altına alınması ve yönlendirilmesi gerektiğine vurgu yapmıştır.

Soruşturma kapsamında bu güne kadar elde edilen delillerden de, ERGENEKON Terör Örgütünün ülkemizde darbe zemini oluşturmak için, üç ayrı yol izlediği görülmüştür. Bunlardan birincisi Danıştay saldırısı gibi toplumda infial uyandıracak mahiyette  gerçekleştirilen eylemler, ikincisi düzenledikleri toplantı gösteri ve yürüyüşlerinde çıkartılan olaylar, üçüncüsü de ülkedeki siyasi partilere müdahale ederek yaptığı faaliyetlerdir.

İşte tüm bu eylem ve faaliyetlerin kamuoyunda yeterince ses getirebilmesi ve gerekli etkiyi oluşturabilmesi için medya yapılanması çok önem arz etmektedir. Kaldı ki, ele geçirilen DARBE PLANLARINDA en önemli unsurlardan birisinin medyanın ele geçirilmesi ya da kontrol altına alınması olduğu görülmüştür. Mesela darbe planları kapsamında şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ın Cumhuriyet gazetesinin manşetinde yaptığı “GENÇ SUBAYLAR TEDİRGİN” başlıklı haber de,o dönemde ciddi spekülasyonlara neden olmuş ve birçok basın yayın organında bu haberin kullanıldığı görülmüştür 

Örgüt ülkede darbe zemini oluşturmak için hemen hemen her ortam ve platformda vatanın elden gittiği, ülkenin Kurtuluş savaşı yıllarından daha kötü bir durumda olduğu ve biran evvel kurtarılması gerektiği yönünde propaganda yaptığı bilinmektedir. Örgütün medya yapılanması içersindeki mensuplarının  gazete ve dergilerinde aynı yönde haberler yaparak ve yazılar yazarak propagandalarını sürdürmüşlerdir. Bu konu ile ilgili haberler iddianamenin “DARBE TEŞEBBÜSÜ” başlığı altında ayrıntılı olarak anlatılmıştır.

Ergenekon Terör Örgütü 2003-2004 yıllarında planladığı darbeyi gerçekleştiremeyince bu kez 2006 yılında darbe zemini oluşturmak için faaliyetlerine devam etmiştir. Bu kapsamda önce laik-anti laik çatışmasının zemini oluşturacak haberler yaparak planladığı eylemin alt yapılarını oluşturmuş ve akabinde Danıştaya yönelik  saldırıyı gerçekleştirerek ülkede kaos kargaşa ve çatışma çıkarmayı hedeflemiştir.

Cumhuriyet gazetesinin Danıştay saldırısı öncesi haberlerine bakıldığında, ülkede laik-anti laik çatışmasını çıkarmanın alt yapılarını oluşturduğu görülmektedir. O dönemdeki haber başlıklarına bakıldığında, Danıştay saldırısı öncesi, “REJİM TARTIŞMASI” ve “ “LAİK SİSTEMLE KAVGA” ““BAROLARDAN HÜKÜMETE REST” “TEHLİKENİN FARKINDA MISINIZ” başlıkları ile haberler yapıldığı, olaydan hemen sonra da “YILDIRAMAZLAR”, “SALDIRI DEMOKRASİYE- GAZETEMİZE 3. SALDIRI” “DİNCİ TERÖR KUŞKUSU” “SİVİL DARBEDEN SİLAHLI EYLEME”, “BOMBALAR GERİ ADIM ATTIRMAYACAK” “BU KEZ DE AYNI EL” “ANADOL: İKİNCİ KUBİLAY OLAYI” başlıklı haberlerle kamuoyunda gerginlik, kaos ve çatışma oluşturulmaya çalışıldığı görülmüştür. 

Bir süre sonra da ““YARGI AYAĞA KALKTI” “YETKİLİLER CESARETLENDİRDİ” “HÜKÜMETİN ACZİ ORTAYA ÇIKTI” “HÜKÜMETİN ACZİ ORTAYA ÇIKTI” “HÜKÜMET ÇEKİLMELİ” “HÜKÜMETE BÜYÜK ÖFKE” “TEPKİLER ÇIĞ GİBİ” başlıklı haberlerle gerilim oluşturmaya matuf faaliyetlerini sürdürdükleri anlaşılmıştır.

Öte yandan örgütün düzenlediği toplumsal gösteri yürüyüş ve mitingler örgütün medya yapılanması içerisinde görev alan şüphelilerce en etkili ve sert şekillerde yayınlanarak kamuoyu üzerinde gerekli etki oluşturulmaya çalışılmaktadır. 

Diğer taraftan örgüt yöneticisi İlhan SELÇUK gazetedeki köşesinde, “Savcı, kırmızı çizgiyi çiğneyip bölücülük ya da dincilik yapan siyasal partiye dava açmasın.. Görür gününü...” şeklinde yazıları ile kapatma davası açılması için kamuoyu desteği oluşturmaya çalıştığı bilinmektedir.

Buraya kadar verilen örneklerden de anlaşılacağı üzere Ergenekon terör örgütünün medya yapılanmasını nasıl ve hangi amaçlarla kullandığı ve neden bu kadar çok önem verdiği daha iyi anlaşılmaktadır.

İLETİŞİM TESPİT TUTANAKLARI


Ergenekon terör örgütü mensuplarının medyayı kontrol altına alma ve yönlendirme faaliyeti ile ilgili yapmış oldukları telefon görüşmelerinden bir kısmı aşağıya çıkarılmıştır.

Tape:1358 11.11.2007 tarihinde Güler KÖMÜRCÜ ile Ahmet Hurşit TOLON arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Güler KÖMÜRCÜ’nün “BENİ EMRETMİŞSİNİZ EFENDİM BUYRUN” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Estağfurullah saygılar sunarım nasılsınız” “Şimdi bu şey pek çok konu varda iki şey çok can sıkıcı bir tanesi bugün Tercümanda mutlaka görmüşsünüzdür bu Tercümanın manşetinde parlamento da olanların eşkıya ile olan PKK ile olan bağlantıları” dediği, Güler KÖMÜRCÜ’nün “Ee o şeyde de var efendim Hürriyet de akşamda diğer gazetelerde de var” dediği, A.Hurşit TOLON’un  “… o bahsettiğiniz birinci gazeteyi BİZ BÜTÜN 97 KURULUŞU OLARAK PROTESTO ETTİK OKUMUYORUZ” “... ama esas ben sizi niçin aradım biliyor musunuz bu Suudi Arabistan Kralının gelişi 10 Kasımda tesadüfe bakın yani 10 Kasımı o mu tercih etti biz mi o tarihte davet ettik ve Atatürk'e bir tepki gösterdi bu adam” diyerek Anıtkabiri ziyaret etmemesinden duyduğu rahatsızlığı aktardığı, devamında “.. şimdi ben size bir şey arz edecem BİZİM ANADOLU ULUSAL UYANIŞ VE DAYANIŞMA PLATFORMU” “…biz bunu Tel'in eden bir bildiri yayımladık” “..özellikle iki arkadaşım var benim, onlara gönderirsiniz dedim, biri sayın Mustafa Balbay” “Diğeri de sizin adınızı verdim” “… 97 kadın kuruluşunun müşterek kanaati olarak bir bildiri yayımladılar sizin e-mailineze postalamalarını söyledim” dediği,  

Tape Kayıt No: 6539 da kayıtlı 02.01.2008 saat:12:21 de Candan isimli şahısla Kemal AYDIN’ ın yaptığı görüşmede özetle; Kemal AYDIN’ ın “Başsavcıyla niye görüşmüyorsun bu savcı bu toplumsal haberde bu komutan bunun yazı yazmasını istedi rica etti niye söylemiyorsun yani bu Sabih beye Cumhuriyet gazetesinde yazı yazıyorlar şurda burada da yani bu görevi sana verdim görevinin gereğini yapmadın senin üstünü çiziyorum” dediği, Candan isimli şahsın “Sonra sonra dedin ya Neriman hanım görüştü biz görüştük hallettik işi dedin”  dediği, Kemal AYDIN’ ın “Şimdi Sabih beyle bir konuş ne söyleyeceklerini biliyorsun yanına git ziyaret et yok ben ikna edemem abi sen gel anlat dersen ben senle gelir gider anlatırım bu Başkomutanın emridir” dediği,

Tape No: 7771 de kayıtlı 04.01.2008 günü saat 15.19’ da Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Tanju GÜVENDİREN’i aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın “EFENDİM BANA BİR 50 MİLYAR LİRA ANKARA’DAN YARATABİLİR MİSİNİZ?” dediği, Tanju’nun “Ben randevu bekliyorum beni” dediği, Ahmet Tuncay’ın Kanaltürk çalışanlarını kastederek “Ama çok acil çünkü istifa ediyorlar çalışanlarım da o yüzden” dediği, Tanju’nun “Öyle mi tamam anladım” dediği,

Tape No: 7784 te kayıtlı 08.01.2008 günü Saat:08.14 te X şahsın A.Tuncay ÖZKAN’ a gönderdiği mesajda, “é@ % @Cok seyi namusla yapmak istiyorsak,namusluysak,M.Tekin tutsak.Namusluysan haber yap!..Ki o adam asla Çete degil..."12.Eylülden beri ilk kez,sorgusuz .10.” yazdığı,

Tape No:6817’de kayıtlı 14.01.2008 saat:11.42’de Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; D.ALİ ÖZOĞLU’ nun “..ee şeyle görüşebildiniz mi Nuriye yle filan abla” dediği, N.AYDIN’ ın “Nuriyeyle cumartesi günü beni aradı” “Abisinin fırçasından sonra o Tenzile hanımla bi bu hafta şey yaptı ya  program Tenzile R….’yla” “He ondan sonra bu haftada Nedim M… diye bir beyefendiyi alıcakmış o şeyde yazıyor herhalde Yeniçağ da Nedim M…” “Ondan sonra dedi ki  ablası öbür hafta da önümüzdeki hafta da dedi Erol M…’yı alıcam dedi  bana söyleyeceğiniz söylemek istediğiniz bir şeyler var mı dedi” dediği, D.ALİ ÖZOĞLU’ nun “He Erol M…’ya evet Erol M…’ya şöyle bir şeyde sorsaya” “Yılmaz D… bununla ilgili  bir yazı yazdı bizim sitede var o yazıyı yayınladık biz” “…o konuyu sorsun işte ona” diyerek ART Televizyonunda program yapan Nuriye A….hakkında konuştukları,

Tape No:6821’de kayıtlı 17.01.2008 saat:13.43’de Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Neriman AYDIN’ın yaptığı görüşmede; N.AYDIN’ın “…dün akşam sana rapor ilettiler mi bizim kız ART deki kız Nuriye kızımız programında Nedim M… ile ilgili program da toplumsal haberle ilgili birşeyler söyleyecekti” dediği, D.ALİ ÖZOĞLU’nun “Abla iletmediler” dediği, N.AYDIN’ın “Çünkü o şöyle söyledi benim ordaki o senin başlık attığın "Seni Toprak Altı Yaparım" makalesini okumuş hasbel kader bağırdık kızdık ya niye ilgilenmiyorsun okumuyorsun diye ondan sonra ordan işte atamızın aldığımız o sözlerden bir tanesini orda kullanacakmış ve bunu toplumsal haberden aldığını söyleyecekti ama bende olmadığı için ART bakamadım tabi dedim bana CD sini gönderirsen dedim programdan sonra” “Bende bakarım dedim yapmıyorsun söylediklerimizi hiç bir CD yi getirmiyorsun dedim yani ben seni nasıl şimdi değerlendireyim ve böyle falan yapacağım dedi onu yaparken dedim Mustafa Kemal in sözü elbetti ki bütün Türk Millettinin sözü ama sözleri tüketmeyin dedim sözleri değerlendirin o sözü değerlendirirken toplumsal haberin nasıl bir görev yaptığını da ordan millete söyle ki millette merak etsin dedim bende kendi kendisine” dediği,

Tape No: 7445 de kayıtlı 28.01.2008 günü saat 14:47’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ ın, Emin Ç…’ ı aramasıyla yapılan görüşmenin devamında Ahmet Tuncay’ ın “Şu CHP dangalakların aptallıklarını biraz korkutarak ortadan kaldıralım hani sana söylemiştim,…, Bu herif korkmazsa bir bok yapmaz diye elimden geldikçe korkutmaya çalışıyorum” dediği, Emin’in “Valla Allah kolaylık versin Tuncaycığım hakkaten kutsal bir caba harcıyorsun” dediği, devam eden görüşmede Emin’in yazdığı bir kitapla ilgili Aydın D…’ ın kendisine dava açtığından bahsettiği,

Tape Kayıt No:6574 de kayıtlı 08.02.2008 saat:10:04 de Bülent isimli şahısla Kemal AYDIN’ ın yaptığı görüşmesinde özetle; Bülent ve Kemal AYDIN’ ın günlük konulardan konuştuğu, görüşmenin devamında Bülent’ in Neriman AYDIN’ ı sorduğu ve kendisine bir e-mail attığından bahsettiği ve Neriman AYDIN’ ın yazılarını takip ettiğini ve Neriman AYDIN’ ın yazarlık yaptığı www.toplumsalhaber.com isimli internet sitesini çok beğendiğini belirttiği, Neriman AYDIN’ la görüşmek istediğini söylemesi üzerine Kemal AYDIN’ ın “Ben veririm şimdi telefonunu, ablanla herşeyi paylaşabilirsin BİLİYORSUN ABLAN BU İŞLERİN LİDERİ KONUMUNDA BİR İNSAN, yani ben ne isem ablanı da öyle görebilirsin ,tamam mı canım benim, Bülentim , kendin gibi onunla herşeyi paylaş O İŞİN ORDA YAZI YAZMASININ SEBEBİ İSMİ İLE BİR EMRİN GEREĞİDİR, anladın mı, O EMİR BAŞKOMUTANDIR, şimdi başkomutan biz başkomutanlıktan yıllar önce bu işlere başlarken ısrarla bu milleti aydınlatacak bir yayın organı vucuda getirin talebinde bulunduk, bu millet emperyalizmin emrindeki basın yayın organlarıyla iğfal edilmektedir tamam mı, Onun için bunun gereği yapılması üç dört sayfalık bir gaste mi çıkarırsınız ne çıkarırsınız diye bir talebimiz oldu yani biz bunu söyledik, doğru insanlar yazsın doğru kişiler ve doğruları yazsınlar ve bu millete de Türkiye’nin her tarafında dağıtın dağıtalım diye ,onlar bu yolu tercih ettiler tamam mı bu yolla aydınlatmayı,böyle olunca da dediler ki dedi ki o zaman bu madem ki bu talepte bulundunuz doğru taleptir bu talebi yerine getirecez o zaman düşüncelerinizi burda yaz ,anladın mı canım, Bu emir üzerine bide mahlas isimle değil kendi öz isminizle yazın” dediği,

Tape No: 7457 de kayıtlı 20.02.2008 günü saat 12:23’de Tanju GÜVENDİREN’ in, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ ı aramasıyla yapılan görüşmede; Tanju’nun “İşler tamam mı?” diye sorduğu, Ahmet Tuncay’ın “İşlem tamam Vatan gazetesinin manşetinde bugün bir yolsuzluk haberi var,…, O haberde sizin bir arkadaşınızın da dahli var,…, Şahin,…, Akşam onunla ilgili haber olucak size bilgi vereyim” dediği, Tanju’nun “Ne kadar güzel hayırlara vesile inşallah yüce ya Rabbim hayırlara vesile” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Sizin işiniz de öğleden sonra çağırdım konuşuyorum efendim” dediği, Tanju’nun “Ya çağır konuş şu anda araba da kayıp biliyor musun nerde olduğu  belli değil ibneler ya” dediği,

Tape Kayıt No:6587 de kayıtlı 25.02.2008 saat:18:50 de Serkan isimli şahısla Kemal AYDIN’ ın yaptığı görüşmede özetle; Serkan isimli şahsın Kara Harekatı kapsamında 15 kişinin şehit olduğu bu sebeple içinin yandığını ve bu yüzden Kemal AYDIN’ la konuşmak istediği, Kemal AYDIN’ ın “Serkan savaş nedir savaş ne anlama ifade gelir canım benim BU SAVAŞ 12  NİSAN 2007 TARİHİNDE BAŞLADI”  dediği ve görüşmenin devamında Kara Harekatı ile ilgili konuştuğu ve Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin de yanında oturduğu, Serkan‘ ın internet ortamında kendileri gibi düşünen insanlar olduğunu söylediği bunun üzerine Kemal AYDIN’ ın “İnternette şimdi yaz kağıt kalem var mı, TOPLUMSAL HABER.COM, Haber.com, sadece ordaki herşeyi inceliyorsun ordaki herşeyi, orayı biz ORAYI BİZ DEVLET ORGANİZE EDİYOR ORASINI ESAS DEVLETE AİT ANLADINMI şimdi dediğim yeri Şimdi orda Neriman  halanında Neriman ablanında yazılarını göreceksin orda şimdi 3 tane isim yazıyorsun Ali ÖZOĞLU, Hatice  BAHTİYAR ve Neriman AYDIN ın o ağustosta başladı yayına bütün yazılarını indiriyorsun ve onların hepsini okuyorsun  ve o yazıların üzerinde çalışıyorsun sonra beni arıyorsun, Şimdi o zaman bunu yaptıktan sonra konuşuyoruz bunu dostlarına falan arkadaşlarına falan takip ettirebilirsin sonra konuşuyoruz Serkan” dediği,

Tape No: 7478’de kayıtlı 28.02.2008 günü saat 15:13’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ ın, Elif Y…’ı aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ ın Cem TV’de bir programa çıkacağını belirterek “Sana şimdi bişey söyliyecem ama aramızda seninkilere söylemek yok,…, Sizinkileri bi becerecekler,…, Bir hazırlık yapıyorlar,…, Yani UZAN gibi,…, Yani bundan sonra dönse de vazgeçmezler ben onların yerinde olsa SENİNKİLERİN YERİNDE OLSAM TAM GAZ SALDIRIRIM yani tam gaz ama biliyorlardır zaten” dediği, Elif’in şaşırdığı, Ahmet Tuncay’ın “Boş ver bu şeyle çalışan yani bu UZAN hikayesini gerçekleştirenlere görev verdiler onlar çalışıyorlar,…, Aynen öyle aynen öyle sen zaten dert etme İNŞALLAH İKİ HAFTA İÇİNDE KURTULUYORUZ” dediği,

Tape No: 7492 de kayıtlı 03.03.2008 günü saat 16:05’de Cem S…’ ın, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ ı aramasıyla yapılan görüşmede; Cem’in düzenlenecek bir televizyon programı ile ilgili İstanbul Barosu Başkanının geçireceği ameliyattan dolayı yayına katılamayacağını belirterek Ergün POYRAZ’ ın avukatını çağırmayı teklif ettiği, Ahmet Tuncay’ ın “Çağır çağır çağır onları da yayına al,…, BÜYÜT İŞİ,…, Ha bide sana şimdi şeye yazdırdım ben,…, Tuncay Özkan dava açıcak diye tamam mı?,…, Fehmi K…’mu karar veriyor diye bizim Fuat K…’ e,…, Fuat K…’ ten al onu tamam mı?,…, Hadi öptüm bide alt yazıyla duyur flash flash,…, Tuncay ÖZKAN tutuklanacak mı?,…, Gelişmeler ana haber bülteninde” dediği, 

Tape No:6190 da kayıtlı 03.03.2008 saat:22.22 de Sadık B… ile A.H.TOLON’ un yaptığı mesajlaşmada; “Yeni sitemiz www.ulushareketi.com görüs ve telkinlerinizi bekleriz sadik b…” yazdığı,

Tape No:6198 de kayıtlı 05.03.2008 saat:12.46 da Avni K… ile A.H.TOLON’ un yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’ un “Tamam bir, iki şimdi ben burada Kanal D var, ART var bunları bi ölçüde tanıyorum sizde tanırsınız ya bunlarla temas ediyim mi görüşim mi” dediği,  A. KÜPELİ’ nin “Yok efendim öyle bişeyim yok da isterseniz bu bi başlasın süreçe bi bakalımda” dediği, A.H.TOLON’ un “Hatta şey de var ben Kanal Türklede konuşma imkanım var” dediği, Avni K…’ nin “Özellikle yazmışlar efendim ya burdan da haber öyle çıkmış işte Genelkurmay Başkanı şey eski Genelkurmay 2. başkanının oğlu şey eski Genelkurmay 2. başkanının oğlu Avni” “Hürriyet, Milliyet, Gözcü ye yazdırmışlar özellikle bunları bu şekilde yazdırmışlar ki biz bak askeri bi kanatanda insan alabiliriz hiçbir şeyden kimseden korkumuz yok pozisyonunda”  dediği, A.H.TOLON’ un “Öyle öyle posta koyuyorlar aziz kardeşim gün ola harman ola öyle yaparlar üzme tatlı canını buradayız devam edicez …” dediği, 

Tape No:6204’ de kayıtlı 07.03.2008 saat:12.15’de Yılmaz A… ile A.H.TOLON’ un yaptığı görüşmede; Y.A.’ ın “Komutanım ben emekli Deniz Kurmay Albay Yılmaz A… ASAM da çalışıyorum hatırlarsanız” “Evet ben de açığa çıkmış gibi oldum Rıza paşayla birlikte çalışıyoruz ama kendime yeni bir iş bulmam gerekecek burada çalışmaya da devam edicem bu arada ee RIZA PAŞA KENDİMİ SİZE RAPOR ETMEMİ SÖYLEDİ özellikle sayın Haberal için” “Başkent Üniversitesi ve yahutta Avrasya TV için vesair için belki yardımlarınızı talep edicem” dediği, A.H.TOLON’ un “Olur yalnız ben bişey söylecim daha sonra konuşalım ben trafikteyim şimdi” “yani bi akşamüstü filan ararsanız lütfen” “Ben biraz bilgi alır iletirim ilgililere  olmaz mı” dediği, 

Tape No:6211’ de kayıtlı 08.03.2008 saat:13.02’de Ufuk BÜYÜKÇELEBİ ile A.H.TOLON’ un yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’ un “Dostum ne güzel yazmışsın eline sağlık” “… artık her şey bitti Atatürk ün canına okumaya başladılar ya” “Fakat sana çok ciddi bir şey hazırlıyorum. Çok ciddi bir bomba pat.. o belgeyi bende var. Adımdan iyi biliyorum” dediği ve devamında, Taha A…’la ilgili bir belge bulduğundan bahsettiği, bu belgeyi getireceğini anlattığı, devamında “Yapıyorsun niye yapamayasın. Yani bak bugün hemen sabahleyin ilk önce biliyor musun her gün basın özetlerinde varsın bunun anlamını anlıyorsun tabi” “Her gün basın özetlerinde hangi basın özetlerinde Silahlı kuvvetlerin basın özetlerinde varsın” dediği, 
Tape No:6212’ de kayıtlı 08.03.2008 saat:13.09’da Ufuk BÜYÜKÇELEBİ/Behiç K.. ile A.H.TOLON’ un yaptığı görüşmede; Telefonu U. BÜYÜKÇELEBİ’ nin B. K.’ a verdiği, A.H.TOLON’ un “Bak, bir şey söyleyeyim. Behiç Bey” “Benim için çok çok” “Önemli özel bir yeriniz var” dediği, B.K.’ ın “E biliyorum efendim. Zaten bizim için de aynı şey” “Ailemizin büyüğü olarak” dediği, A.H.TOLON’ un “Ola ki. Beni aradığınız bir zaman ben günde” “En az 3-4 toplantıya katılıyorum” dediği, B.K.’ ın “Efendim izniniz ile rahatsız edeyim. Biz bunun böyle olduğundan gerçekten laf olsun diye söylemiyorum” “Üzülüyorum uzun süredir sesinizi duymadığım için üzülüyorum” “Ufuk haddini aşan benim için haddimi aşan bir deyim yapmış. Kızgın asla öyle bir şey olamaz” dediği, A.H.TOLON’ un “Ha kızgın değil biraz kırgın heralde dedi. ..” dediği, B.K.’ ın “Kırgın size değil de. 1 Numaraya kırgınız. kırgınım yalnız. Neden söyleyeyim biliyor musunuz Orada ki yoğunluğu ben biliyorum ben orayı Aradım, 2-3 sefer sesini duymak için şimdi bir ordan ses çıkmayınca hiçbir şey diyemedim. Dedim olağanüstü yoğunluk. Ama bir bakıyorum Ertuğrul Ö…. Bir bakıyorum Fikret B…, bir bakıyorum afedersiniz ne kadar çıkıntı varsa onlarla sohbet ediyor.” diyerek şikayette bulunduğu, A.H.TOLON’ un “Bana izin verirmisin bu mesajı götüreyimmi” “Orası bunalmış durumda …” dediği, B.K.’ ın “Hayır yalnız efendim şimdi bizde orada sanki yani -30 derece de ki asker hangi duygu içerisinde ise biz de burada o duygu içerisindeyiz” “Yani bizi de oraya götürseler onların çoraplarını yıka deseler daha büyük bu işten zevk alacağız. Yani görev yapmış sayacağız ama o Mehmetçiği nasıl düşünüyorsa yani ona şey yapıyorsa 40 yılda birde biz yani Ertuğrul Ö…’e hı bir saat vakit yarım saat ayırırken 3 dakkada bize ayırsa çok mutlu oluruz yani çok oksijenimiz” dediği,

Tape No: 6445’te kayıtlı, 17.03.2008 günü saat:19.50’de Halis Yavuz IŞIKLAR ile Mehmet T… ile yaptığı görüşmede; H.Y. IŞIKLAR’ ın “Ben geçenlerde Ankara daydım ya. Eee şey Turgut Ö…’ın evindeydim. Oraya Uğur D…’la şey geldi, Yılmaz Ö… geldiler. Ondan sonra bu Star ı ondan sonra Aydın D… demiş ki ulusal bi kanala çevirin bunu demiş, size teslim ediyorum burayı demiş. Ondan sonra şeyi bu akşam Deniz B…’la ilk Uğur D….açılışı yaptı. Eee Star ın çizgisi olduğu gibi değişmiş değişmiş, bir ana muhalefet ama şey yok CHP nin kanalı ... yani. Ana muhalefet kanalına getirmişler. Şimdi Star da o var, yarın akşam da haberlerde akşam haberlerinde Turgut Ö… konuşacak. Uğur D…’la beraber ... Onları izleyin sonra sizlerle görüşmem gerekli bazı konular var.” dediği, M. T.’ ın “Tamam peki.” dediği,

Tape No:6240 da kayıtlı 18.03.2008 saat:21.35’de Ufuk BÜYÜKÇELEBİ  ile A.H.TOLON’ un yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’ un “bütün gün toplantıdaydım… bu 12 Nisanla ilgili yönetim toplantısı var daha doğrusu yapı komitesi saat 2 de girdim saat tam 7 ye 10 kala çıktım ….” dediği, U.BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Ben Perşembe günü Ankaradayım sizi ziyaret edebilir miyim” A.H.TOLON’ un “Akşam üstü görüşürüz Cuma sabahı 7 de Bursaya hareket ediyorum ama akşamleyin görüşürüz” dediği, U.BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Görüşürüz peki. 1 numarayı bir ziyaret etmek istiyorum müsait olur mu acaba” dediği, A.H.TOLON’ un “Sormam lazım” dediği, U.BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Bir sorarsanız ben Perşembe Cuma ordayım ikisinden randevu verirse bir” dediği, A.H.TOLON’ un “Ama benim sormam mı daha doğru sen ha böyle bir niyeti var sizi aramayı düşünüyor derim oldu mu” “Yani ben talep ediyor olmam da böyle bir niyeti var oldu mu” dediği, U.BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Hala beni seviyor herhalde değil mi” dediği, A.H.TOLON’ un “Dedim ama bak şimdi inanmıyorsun bana seviyor tabi ya hatta söyledim ya adamcağıza” dediği, U.BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Şimdi görmem lazım bir takım bilgiler de var bir şeyler konuşmam gerekiyor kendisi ile” dediği, A.H.TOLON’ un “Peki sakın aklına öyle şeyler getirme ben üzülürüm yani” “Hayır hayır NTV yi aç NTV yi” dediği, U.BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Tamam peki Perşembe Cuma ordayım bana bir bilgi verirseniz” dediği, 

Tape No: 7546 da kayıtlı 22.03.2008 günü saat 21:30’da Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın, Ahmet O…’nu aradığı; Ahmet O…’nun 21.03.2008 günü yürütülen soruşturma kapsamında gözaltına alınanların mahkeme aşaması hakkında bilgi verdiği ve telefonu İbrahim’e verdiği, İbrahim’in İlhan SELÇUK’u kastederek “Şuanda Beşiktaş’taki mahkemede savcının yanında,…, Yani savcı sorgusunda bir saat sürer dedi avukatlar bekliyoruz ama yüzde doksan dokuz serbest bırakılır” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın “Abi yüzde yüz ya orospu çocukları GEBERMELERİ GEREKEN MESAJI VERDİLER” dediği, İbrahim’in “Tamam yarın yarın BUGÜN 200 BİN SATTIK TUNCAY DESTEĞİN İÇİN SAĞ OL yarın...” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın “Yarın da devam edecez...,…, HERKES İKİ TANE CUMHURİYET ALACAK bütün sloganımız bu herkes iki tane Cumhuriyet alacak” dediği,

Tape No:6254 de kayıtlı 25.03.2008 saat:22.21 de Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ ile A.H.TOLON’ un yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’ un “… yakında başka bir dostumla seni tanıştıracağım, az kaldı, tam sayfa manşet olacak…” “Aramışlar bizimkiler sizin Mehmet Beyle görüşmüşler, bugün uzun uzun toplantıda anlattılar.” “.. bir sürprizim olacak ki, işte o zaman havaya uçacaksın Ufuk Bey dostum.” “… bugün adınızı andı hem sizin hem yanınızda çalışan o dostumun.” “Siz sevilen sayılan insanlarsınız. Zannetmeyin öyle unutuldunuz. … Kara ile başlayan sizin yakınınızla” dediği, U. M. BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Daha önceki konuşmayı diyorsunuz değil mi efendim.” dediği, A.H.TOLON’ un “… ben bugün de oradaydım, siz aranırsınız, sorulursunuz, müsterih olunuz. Ama bak bir yerine not et. Bir gece aramıştım demiştiki de, ya ben sana bir şey söyleyeceğim, bir gün manşet olacak, şimdi söylüyorum işte sana.” “ … hemen gel. Yalnız benimle değil, dostlarımla da görüş.” dediği, U. M. BÜYÜKÇELEBİ’ nin “… BİR NUMARADAN GELMEDİ DAHA ÇAĞRI....” dediği, 

Tape No:6260 da kayıtlı 27.03.2008 saat:12.05 da Selda T… T….  ile yaptığı görüşmede; Selda T.. T…’nın “Peki… siz bunu platform adına söylüyorsanız ben bilgiyi danışmanımız veriyor İstanbul’a diyeyim. siz direkt Ufuk Bey’e vereceksiniz değil mi?” dediği, A. Hurşit TOLON’un “Platform adına demeyin, şimdi platform adına derseniz eksik olur. Şahsım adına söylüyorum dersiniz, platformu konuşuruz, akşamüstü söyleriz.” dediği,

Tape No: 7559 da kayıtlı 27.03.2008 günü Saat:20.42 de Elif Y… ile A.Tuncay ÖZKAN’ ın yaptığı görüşmede, A.Tuncay ÖZKAN’ ın; Ahmet H… isimli gazeteci yazar’a ağır küfürler ederek “Bugünkü yazısını okudun mu?” diye sorduğu, E. Y.’ ın; “Okumadım ya sen bana diyorsun ki okuma diyorsun sonra kendin okuyorsun” dediği, A.T. ÖZKAN’ ın; “Onur yok yok canım şey değil çocuklar söyledi haber yapmışlar bizde de televizyonda gördüm” “Ben onursuz şerefsiz ve gurursuz bir şekilde içeri alıncakmışım orospunun evladı acaba beni kendisiyle bir mi tutuyor hayali ihracattı naylon faturacı şerefsiz mafya artığı köpek mi zannediyor beni acaba ulan şu Aydın Bey de (Aydın D…’ ı kastediyor.) böyle iki köpeği orda besliyor ya nasıl dibime veriyor orospunun evladı ben ona soracam onu” dediği, E. Y.’ ın; “Söylerim yarın valla döndüler zaten bizimkiler yurtdışındaydı döndüler sorarım yani yani niye bu adamın üstüne saldırıyorsunuz bunları diye soracam valla” dediği, A.T. ÖZKAN’ ın; “Ya toptan hep beraber nedir bunların derdi ya manyak bunlar ya” “Neyse Mustafa S…’ün şeyidir” “Tepkisidir” “...Mustafa yı şey  yapmak istiyor Aydın Bey” dediği, 

Tape No:6277 da kayıtlı 05.04.2008 saat:20.34 da Ufuk BÜYÜKÇELEBİ ile A.H.TOLON’ un yaptığı görüşmede; A.H.TOLON’ un “… 12 Nisanı unutma” dediği, U. BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Yarın ikinci manşet gaztenin o” “Halk konuşacak diye manşet attım” dediği, A.H.TOLON’ un “Yemin ediyorum bu defa halk konuşacak” dediği, U. BÜYÜKÇELEBİ’ nin “Bayan Kendi nin fotorafınıda koydum öncülüğü yaptığı şeklinde bilginiz olsun” dediği,

Tape No: 7583 te kayıtlı 10.04.2008 günü Saat:12.55 te A. İHSAN ile A.Tuncay ÖZKAN’ ın yaptığı görüşmede, A. İHSAN’ ın; “…bunlar Çukurova üzerinden Cumhuriyet Gazetesine yönelebilirler mi” “Biliyorsun Cumhuriyet Gazetesinde ikili bi yapı var biliyorsun” “Bir şirket var bide” “Biliyorsun Çukurova ortak biliyorsun” dediği, devam eden görüşmede A.T.ÖZKAN’ ın; İlhan SELÇUK’ u kastederek “CUMHURİYET’İ BU KONUDA UYARMAK LAZIM BEN Bİ GİDEYİM İLHAN ABİYLE KONUŞAYIM” dediği, 

Tape No: 6084 de kayıtlı 10.04.2008 saat:16.00 da Ahu…? ile M.Ş. ERUYGUR’ un yaptığı görüşmede; Ahu’nun “Siz sizin uyarınız üzerine olmazsa 120 den bi 30 -40 tane Çankaya belediyesine götürürüz arkadaşlara kolaylık olur davetiye dağıtımında” “İkinci bir konu vardı bunu karşılık mı görüşseydik bu etkinlikde bi ödül verelim diye düşündük” “Günümüzün Türkiye’sinde yaptıkları çalışmalardan ötürü biz Cumhuriyet gazetesine Cumhuriyet Gazetesi adına sayın Balbaya bu ödülü verelim diye düşündük bu benim düşüncemdi bi de bi çok büyük bir bağışçımız var ama bazı arkadaşlarımız her ay muntazam 250 bin lira kadar vakfa şey yatırıyo öğrenci bursu olarak yatırıyo ama tabi o baya bizi büyük bir katkı sağlıyor giderleri karşılamada” “3-4 yıldır yapıyo bu bağışı” “Bi arkadaşın öneriside Kanal Türke de verilmesiydi duyuru yapılması açısından Sehar hanım bizi uyardı bu konuda genel başkanımızın da görüşünü de alalım dedi” dediği,

Tape No:6288 de kayıtlı 11.04.2008 saat:15.10 da Murat Ç… ile yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit TOLON’un “Zarfı almadınız mı” dediği, Murat Ç…’in “Onu aldım birde sesli mesajınızı aldım” “Şeyle konuşmuşsunuz zannederim peki Hafta sonu da ben Cumartesi Pazar günleri İstanbul’da oluyorum ve Anahaber Bültenini sunuyorum nasıl bir temas kurabilirim” dediği,  Ahmet Hurşit TOLON’un “Şimdi buraya gelecek bende göreceğim kendisine de söyledim zannediyorum bu yarın sabah burda olacak”  “Sizinle görüştürürüm …” dediği, Murat Ç…’in “Biliyorum Miting için geliyor …Anahaber bülteninde yanımda hem mitingi konuşuruz hem de o malum noktayı alırız” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Şey geldi mi Harita?” dediği, Murat Ç…’in “Geldi o bizim İstanbul’da varmış zaten” dediği, A.Hurşit TOLON’un “Enteresan değil mi” dediği, Murat Ç…’in “Evet o Haberi yapan kişinin oğlu bizim Mustafa S…. o bizde çalışıyor İstanbul’da yani bilgimiz dahilinde Paşam” dediği, 

Tape No:6305 de kayıtlı 28.04.2008 saat:13.19 da Ufuk BÜYÜKÇELEBİ ile yaptığı görüşmede; Ufuk Büyükçelebi’nin “Değerli Paşam ben BİR NUMARAYA gitmek istiyorum ÇOLAKOĞLUNA da ben geçen hafta ilettim haber vereceğim dedi” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Söyleyeyim söyleyeyim” dediği, 

Tape No:6310 da kayıtlı 02.05.2008 saat:13.35 da Ünal İNANÇ ile yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit TOLON’un “…Basında Üstadsınız Yılların da Genel Yayın Yönetmenliğiniz var bizim bu Ulus Gazetesi ne olacak” dediği,  ulus gazetesinin devam etmesiyle ilgili konuştukları, Ünal İNANÇ’ın ne lazımsa yapacağını söylediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “… Üstad bir defa … İNANÇın çevresinden 100 tane Abone bekliyorum en az” “Yıllık 35 Kağıt eve teslim daha ne yapalım yani” “… koskoca imparator yarattınız Gazeteci olarak” dediği, Ünal İNANÇ’ın “İmparatorluktan kastınız Aydın DOĞAN ise” “Vallahi yinede bunların içinde en namuslusu o” dediği, 

Tape No: 6111, de kayıtlı 02.05.2008 saat:10.12 de Melek…? ile M.Ş. Eruygur’ un yaptığı görüşmede; M.Ş. ERUYGUR’ un “Ne yaptınız dergi basılıyormu” dediği, Melek’in “Basılıyor” “… bugün değilde pazartesi sabah elinizde olur dediler cumartesi aşam veya dediler” dediği, M.Ş. ERUYGUR’ un “Öylemi tamam o şeyleri Pamukoğlununkini falan çıkardınız değil mi” dediği,
Tape No: 5077 de kayıtlı 12.05.2008 tarihinde saat 17.31’teki Levent TEMİZ’ e gelen mesajda; “Kanalturk Koza grubuna satılmıştır. Yeni kanal yoldadir. Durmak yok, duran duser. Yarini kurtarmak icin yobazlarla mucadeleye devam!” yazdığı,

Tape No:6330 da kayıtlı 10.05.2008 saat:14.57 de Behiç K... ile yaptığı görüşmede; Behiç K...’ın “..birşeyler çıktı ya haberler vardı Gazetelerde işte bu Kuzey Irakta bir hareketlilik meselesi” “Acaba kulağınıza gelen birşey var mı yakalanma falan varmı” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Yok gelmedi bugün bana Habertürk falan soruyor şimdi İstanbul’dayım..” dediği, Behiç K...’ın “… Telefon ile konuştum geçen hafta Y…. Paşam ile” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “söylemişti bizim Büyük” dediği, Behiç K...’ın “O da gidecekmiş evet” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Siz bakın sizin çok özel bir konumunuz var yani siz endişe falan duymayın” dediği, 

Tape No:4948, 13.05.2008 günü saat: 14:07’de Akın İ… ile Sinan Aygün arasında geçen görüşmede  SİNAN AYGÜN”ün “Ya işte o kanal… şimdi Flash Tv yi alsaydın, Tv8, Kanal D’yi alsaydın bir şey olmazdı da, o kanalın bir özelliği var biliyorsun o kanal böyle çok hassas bir kanaldı.” Dediği  AKIN İ…’in “Ee tamam bende hassas bir insanım” dediği SİNAN AYGÜN’ün “O kanalın kuruluşunda, bak o kanalın kuruluşunda gayri resmi ben de vardım. Biz o kanalın hikayesini anlatacağım ben sana nasıl olduğunu bil diye anlatacağım sana o kanalı” dediği, AKIN İ...’in “Tamam, tamam abi” dediği, SİNAN AYGÜN’ün “Yani kimden telefon gelip nasıl kurulduğunu duyunca şaşıracaksın zaten ve o sende kalacak tabi ki.  O kanal çok böyle hassas bir kanaldı nasıl oldu bilmiyorum anlatacağım ben sana bulurum ben seni yarın tamam mı?” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No:6316 da kayıtlı 15.05.2008 saat:14.29 da Mustafa Emin Ç… ile yaptığı görüşmede; A.Hurşit TOLON’un “Efendim Tolon size derin saygılarını sunuyor …” “…. ordan oraya koşmak ile meşgulüm o toplantıdan o toplantıya…” “Şimdi her tarafta bu Ulus Gazetesinin yaygınlaşması için bir platform olarak yani Türkiye’deki tüm kadın platformlarını bir araya topladık biliyorsunuz emek veriyoruz onu ben bütün Garnizonlara vesayre filan iletiyorum onlarla da zaman zaman görüşüyorum biliyorsunuz bir vatansever adam çıktı üstlendi işte aslında Gazeteci değil bu oktay bey dünyanın masrafını yapıyor…” diyerek  görüşmenin devamında M.E.Ç’nin Ulus gazetesinde yazı yazmasını ve destek istediği, 

Tape No: 7838 de kayıtlı 16.05.2008 günü Saat:14.49 da X şahıs ile A.Tuncay ÖZKAN’ ın yaptığı görüşmede; X şahsın; “...şimdi biz ne yapalım” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ ın; “…her şeyi yapın….bundan sonra atış serbest” dediği, X şahsın; “…Kanal Türk len ilişkimizi keselim mi” dediği, A.Tuncay ÖZKAN’ ın; “Kanal Türk le ilişkini kes tabi canım bunlar seninle çalışmaz…bundan sonra sen Bizim Kanalın  Bizim TV nin temsilcisi ol” “TKP nin eskiden Bizim radyosu vardı ya onun gibi aynen” dediği, X şahsın; “...Bülent B…’ın da selamı var size ziyarete gelecekmiş orda…gelememiş çok üzülmüş” dediği, 

Tape No:6338 da kayıtlı 18.05.2008 saat:13.42 da Ayşe D… T… ile yaptığı görüşmede;  Ayşe D... T...’ın “… bir Vatan Gazetesi alırsanız ve Vatan Gazetesinde Yiğit B…’un bir yazısı var çok ilginç okuyunca şok oldum” “Bu bizim Miting ile ilgili konuşuyor efendim Miting alanına gelmişte bakmış ki orda bir 5-10 Bin kişi var ve Siyasi Şova dönüşmüş olay ve Mitingi düzenleyenlerde ortada yokmuş” dediği, A. Hurşit TOLON’un “Ay yazıklar olsun” “Mitingi düzenleyenler şeyin üstündeler çok teşekkür ederim iyi ki uyardınız ararım kendisini” “Ararım da cevabını veririm” dediği, Ayşe D... T...’ın “Bence bu cevabı miting komitesi olarak hep birlikte versek daha iyi olur” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Vereceğiz tabi ben birde davet eden adam olarak cevabını vereceğim ..” “Onu hallederim siz müs... olun” “Yan yana oturdukları zaman telefonu açan Sinan AYGÜN ün ne dediğini unutmayın” “… insanlar bu kadar dürüst kimin niye çıkmadığını Sinan AYGÜN anlattı bize..” “… onlar yan yana oturuyorlar son dakikada vazgeçiyor birisi telefon ediyor Doğan Medyadan DOĞAN MEDYA nın patronu bunun akrabası oluyor” “… işte o utanmıyor mu Pişmekanın Mitingine gidip oturmaya öyle olsun diyor ve onunda lafı Ekmeğimizden olacağız diyor…” “Ben bunu söylerim Tuncaya” dediği,  

Tape No:7679’da kayıtlı 25.05.2008 günü saat:22.10’da.Tuncay ÖZKAN’ ın Ayla Y… ile yaptığı görüşmede; uzun bir müddet Tuncay ÖZKAN’ ın yapmış olduğu çalışmalardan bahsettiği, telefondaki muhatabına Hoca..? olarak bahsettiği, şahısla halledilecek bir konu ile ilgili olarak görüşme isteğini ilettiği, ayrıca Tuncay’ın yayın hayatına yeni başlayan BİZ TV hakkında konuştuğu, görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Tuncay’ın Mustafa BALBAY’ ı kastederek “O Mustafa BALBAY’ ın da zamanı gelince ağzının ortasına sıçıcam da. Şimdi bi şey yapmıyorum eşşoğlu eşşek Mustafa ÖZBEK ten paraları alıp taymak kolay it oğlu it. İt oğlu it hadi sok bakalım elini taşın altına da göreyim seni.” dediği, Ayla’nın “Ha Konya Selçuk Üniversitesinden neler yaptığı neler ettiği her şey ortadaydı çamur atmak kolay böyle bir tercihle sıkıştırınca kim ne yapacak dedim bende.” dediği, Tuncay’ın “Cumhuriyet gazetesi 2 kez iflas etti 2 kez. İflas masasında maaşlarımızı bıraktık. Cumhuriyet gazetesi hisselerinin %60 nı 3 tane adama sattı ADAMLARDAN Bİ TANESİ MAFYA. Benimle dalga mı geçiyorlar. Efendim Turgay CİNER’ e niye satmamışım. Çok güzel lan Bugün gazetesini... satan Turgay CİNER değil mi. Ya şimdi bana küfrettirecekler ya hepsinin aklı çok iyi çalışıyor ya tek biz geri zekalıyız” dediği,

Tape No: 4885, te kayıtlı 26.05.2008 saat:21.18 de Tuncay ÖZKAN ile Erol MÜTERCİMLER’ in yaptığı görüşmede özetle; aralarında bir süre hal hatır sohbeti yaptıktan sonra, Tuncay’ın “Diyorum ki onun yüreği bizimle birlikte biz birlikteyiz” “Yeni televizyonda biz beraberiz diyorum” “Bilgin olsun” dediği, Erol’un “Tamam” “Böyle devam etmeyecek” dediği,

 Tape No: 6348 de kayıtlı 29.05.2008 günü saat:13:56 da Behiç K... ile yaptığı görüşmede, A.Hurşit TOLON’nun; “Dedim ki böyle Milliyetçiyim Ulusalcıyım falan diye isimler alıyorsunuz aman dikkat edin birileri bunlardan manalandırıyor yarın size de ERGENEKONCU derler” “ “bizde ESTERGONCU oluruz filan dedim” “Dediler ki eğer tekzip ederseniz yani şunu diyecektik biz” “Legal platformlar olarak faaliyetlerimizi sürdürüyoruz” “Bizim yaptığımız attığımız her adım yasaldır” “Bak ne diyor adam Bak ne diyor bakın Hurşit TOLON ERGENEKON Terör Örgütünü Sivil Toplum olarak niteleyip kim niteledi ben böyle bişey demedim” dediği, Behiç’in; “Evet namussuz herifler” dediği, A.Hurşit TOLON’nun; “Öyleyse öyle birde köpektirler esas bir de Aydınlık’ı al da bak” dediği, 

Tape No: 4896, da kayıtlı 31.05.2008 saat:11.57 de X Şahıs ile Erol MÜTERCİMLER’ in yaptığı görüşmede özetle; aralarında bir süre hal hatır sohbeti yaptıktan sonra,  Erol’un “Nedir üstad hangi televizyonu aldın ne yaptın?” dediği, X Şahsın “Halk Tv var ya ya, bu CHP’nin Halk Tv.” dediği,  Erol’un “onu mu sattı CHP ?” dediği, X Şahsın “Seni isteyeceğim başına geçireceğim Ülkem Tv bu” “Gelişen olaylar var, belki Salı günü bir strateji çizme açısından, çünkü Türkiye’de çok ciddi oluşumlar başladı artık çok ciddi. CHP ile falan bu işler olmayacak”
“bütün paraları şimdi 18 Haziran hızıyla harekete geçiriyorum, hiçbir sorun yok abi” dediği, Erol’un “Ne diyeyim, ne diyeyim arkadaş üç senedir geçiyor bu para hareketi” dediği, X Şahsın “Ondan sonra bu birde şey asker silahsız kuvvetlere bıraktı işi bakalım siz ne yapıyorsunuz gibilerinden” dediği ,
Tape No: 7029, 07.06.2008 saat:12.39 da Pınar A… ile yaptığı görüşmede özetle; Adnan’ın “Kanal1 den arayacaklar seni Kanal1 den” “Teke tek programına çağıracaklar seni tamam mı” “Teke tek programına bi bayan çağırdı şimdi sen şimdi şunda hasaslar gelen öğrenci ........ olarak değilde” “Öğrenci olarak ... öğrenci kimliğinle ........ben dedim Atatürkçü Cumhuriyetci Türban karşıtı bi bayan istemişlerdi bizden evet üniversitelerde türban takılmasına karşı siyasi görüşü var mıdır yok mudur ayrıntılı bilmiyorum arkadaşın ama Atatürkcü olduğunu biliyorum Türban ... tutumunu biliyorum orayada zaten bi siyasi parti veya şey için değil öğrenci olarak katılıyor orda zaten böyle konuşuldu sonra programda nasıl konuşacağını sen belirlersin tamam mı” dediği, Pınar’ın “Anladım” dediği, Adnan’ın “Yani o soracaktır sana böyle bi şey varmı falan filan diye” dediği,
Tape No: 6373 te kayıtlı 13.06.2008 günü saat:17:07 de Behiç K... ile yaptığı görüşmede, Behiç K...’ın; “Evet şey bi kızlar çıktıya hani bu” dediği, A.Hurşit TOLON’nun; “Tabi Atatürk’e….” Dediği, Behiç K...’ın; “Tabi tabi onları yazdım” dediği,  A.Hurşit TOLON’nun; “Tabi yalnız savcılık bu gün şey açmış” dediği, Behiç K...’ın; “Evet ama yani o kızlarda…bi şey değil zavallı Fetullahın eğittiği adamlar arkalarında başka…” dediği, A.Hurşit TOLON’un; “Dün akşam şeyi izlediniz mi programı” “Tuncay becerdi …” dediği, Behiç K...’ın; “Evet çok iyidi ben tabi yerini yurdunu bilmediğim için aramadım ama bu Tuncay’a da kırılıyoruz tek başına hareket ediyo yani bizi ne yamacına ne bizde veba var sanki” dediği, A.Hurşit TOLON'nun; “Hayır şuanda dağınık bak yani” dediği Behiç K...’ın; “Geçen seferde öyle kaçtı bizden ama bilmiyorum yani neden” dediği, A.Hurşit TOLON'nun; “Kaçmaz yani kaçacak hali yokta” “Bide bi şey söyleyim seksen kapıdan üstüne geliyorlar” dediği, Behiç K...’ın; “Biz olacağız ki göğsümüzü siper edeceğiz yani” dediği, 

Tape No:4986’da 17.06.2008 günü saat 11:11 sıralarında Sinan AYGÜN ile Mustafa ÖZBEK arasında yapılan görüşmede özetle S.AYGÜN’ ün “Valla ne yapalım abi işte ya görüyor musun işte Türkiye böyle gidiyo yani yanıp tutuşuyoruz abi” “Şimdi ee bu Erol MÜTERCİMLER var tanır mısın” dediği  M.ÖZBEK’ in  “Erol MÜTERCİMLER” dediği  S.AYGÜN’ ün “Ha bu Haber Türk’te program yapıyordu kel kafalı adam” dediği  M.ÖZBEK’ in “Evet” dediği S. AYGÜN’ ün “Onu kanalına düşünür müsün” dediği  M.ÖZBEK’ in
“Onu Ahmet beyle görüşmek lazım” dediği S.AYGÜN’ ün “Ahmet? Senin oğlan?” “Öyle mi” dediği M. ÖZBEK’ in “E tabi o yönetiyo ya ART’yi ben değil”  

Tape No: 6378 de kayıtlı 19.06.2008 günü saat:17:18 de Mustafa E… Ç… ile yaptığı görüşmede, A.Hurşit TOLON'nun; “Bi kaç gün önce Ünal Bey’le de beraber kulaklarınızı çınlattık” “Müsaitseniz şöyle…iki dakkanızı müsaitse bi şey danışmak istiyorum size” “Şu kadarını söyleyim şimdi bizim yönetim kuruluda burda Ulus gazsetinin genel yayın yönetmeni değişyor” “Bize oraya  bir yazı işleri müdürü önerir misiniz hem o insana iylik yapalım hem şu Ulus’u kalkındıralım biit saatler olsun sizi kucaklıyorum” dediği, M.E. Ç.’ın; “Paşam vallaha benim aklımda yani oraya önerebilecek birisi yok” “Benim bi an Evren geçti aklımdan Evren D…” dediği, A.Hurşit TOLON'nun; “Evren’i ben çok seviyorum düşünüyorum da yazı işleri müdürlüğüne el yani o işi siz bilirsiniz sizden daha iyi kim bilir” dediği, M.E. Ç.’ın; “Yoo yapar Evren o işi yani” dediği, A.Hurşit TOLON'un; “Ben size danışmadan adam atmadım” dediği,

Tape No: 7728 de kayıtlı 25.06.2008 günü saat 20:45’de Yaşar O…’ ın, Ahmet Tuncay ÖZKAN’ ı aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın ‘Sayın Cumhurbaşkanı’ diye hitap ettiği, yaptıkları görüşmenin devamında Ahmet Tuncay’ın Cumhuriyet Gazetesinin Ankara Bürosunun açılışına kendilerinin çağırılmadığını belirterek “Ben de açtım İbrahim Y..’ a dedim ki biz dedim o yeri biliyorsun ben tuttum,…, Dedim ayıp mı ettik İLHAN SELÇUK DEDİM BİZE HABER GÖNDERİNCE ORDA 7,5 MİLYAR PARA ŞEYE O MİMAR ARKADAŞA VERİP 7,5 MİLYAR PARAMIZI HİBE ETTİK hemen çıktık onun için mi dedim bizi çağırmadınız” dediği, Yaşar’ın Mustafa BALBAY’ ı kastederek “Mustafa’nın bok yemeleri abi” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Tabi aynen o da Vallahi billahi dedi çok büyük terbiyesizlik yaptık böyle bir şey olur mu dedim bak Mustafa BALBAY’ ı aramıyorum onun dedim karısı dedim AKP ye hizmet vermeye devam etsin kendisi de dedim dolarların hakkını versin Özbeğe dedim,…, Ona bir şey demiyorum dedim bizi çağırmadı p..venk ya,…, O… çocuğu ya” dediği, 

 Tape No:7731’de kayıtlı, 27.06.2008 günü saat:20.06’da A.Tuncay ÖZKAN’ ın Mesut ÖZCAN ile yaptığı görüşmede; Tuncay’ın “Sen şimdi tıbbi kanal kuruyorsun Tamam mı? Tıbbi kanal için de kanal satın alıyorsun” dediği, Mesut’un da  “Tamam anladım” dediği,

Tape No: 8205 de kayıtlı 03.07.2008 saat:18.53 de Ersin B… ile yaptığı görüşmede;  Ferda PAKSÜT’ün “Mahkemenin önünde adamın var mı?”  “Şimdi çıkıyoruz da onun için” dediği, Ersin B…’ın “Mahkeme önünde yok geldiler” “Beyefendi mi çıkıyodu” “Açıklama yapacak mıydı acaba” dediği, Ferda PAKSÜT’ün “Yaptırıver bi cümle sor” dediği, Ersin B…’ın “Şu anda bizden orda kimse kalmadı ya” dediği, Ferda PAKSÜT’ün “Milliyetten yok mu” dediği, Ersin B…’ın “Onlar foto muhabirleri falandır herhalde belki de Anadolu Ajansı ben yine de arayacağım insanları ne sor yani bişey mi soracaklar ne olduğunu” dediği, Ferda PAKSÜT’ün “Şey ne olduğunu sorsun yani” dediği, Ersin B…’ın “Anladım varsa hemen arayıp uyarıyorum çocukları” dediği,  

Tape No: 8209, 26.08.2008 saat:18.07 de Mesut… ile Ferda PAKSÜT’ ün yaptığı görüşmede; Ferda PAKSÜT’ ün, Ergenekon soruşturmasıyla ilgili Cumhuriyet Savcısının kendisini Ankaraya çağırdığını anlattığı ve “Başsavcı yardımcısı sakın yazma bunu ama” dediği, Mesut’un “Peki bize bi şeyiniz olsun o zaman kaçta gelin dediler” “Ergenekon muhtemelen talimatlı ifade alınması için olmuş olabilir” “Müsaadeniz olursa bence bunu haber yapmak isterim doğrusu” dediği, Ferda PAKSÜT’ ün “Ersin beni bi arasın” “Öbür telefondan hani senin aradığın numara vardı ya bi tane” dediği, Mesut’un “ezginin telefonundanmı” dediği, Ferda PAKSÜT’ ün “Sinemin Sinemin” dediği, 

Tape No: 7884 de kayıtlı 22.09.2008 günü saat 18:42’de Ahmet Tuncay ÖZKAN’ ın, Elif Y…’ ı aramasıyla yapılan görüşmede; Ahmet Tuncay’ın “Ya BU SENİNKİLER şu kanalı Bizi, Kanal BİZ’i bi D Smart’a almadılar lan 2.800 dolar da şey veriyoruz be ne Allahsız herifler bunlar ya bi bok muymuş D Smartta almıyorlar” dediği, Elif’in “HEMEN ALDIRALIM,…, Hayır Dijitürk’e para veriyor mu diye soruyorlar...” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Ya vermiyorum ne niye vereyim şeyde nedir o şeyden nedir onun adı ADD den alıyorlar parasını onlar kendileri” dediği, Elif’in “ADD ne ya” dediği, Ahmet Tuncay’ın “Ya onların şeyleri var ya reklam Barto şirketleri,…, Reklam Barto şirketlerinden alıyorum para alıyorlar parayı ben para verir miyim Dijitürk’e deli mi onlar” dediği tespit edilmiştir.

DELİLLERİN DEĞERLENDİRİLMESİ:

Soruşturma kapsamında elde edilen tüm deliller değerlendirildiğinde: şüpheli Tuncay ÖZKAN’ın DOĞAN grubunda çalışırken KARAMEHMET grubuna geçmesinin örgüt yöneticilerinin talimatı ile olduğu, KARAMEHMET grubundan işten çıkartılınca derhal örgüt yöneticilerine giderek patronu Mehmet Emin KARAMEHMET’e baskı yapılmasını istediği ve örgüt üyeleri Levent Ersöz ve Hasan Atilla Uğur’un adı geçeni yanına çağırarak ona Şener Eruygur’un talimatlarını iletip  baskı yaptıkları, şüphelilerin kendi aralarında yaptıkları görüşmelerde de Medyanın öneminden ve kontrol altına alınmasından açıkça bahsettikleri ve bu kapsamda medya patronlarına baskı yapmayı planladıkları, diğer taraftan Türk Silahlı Kuvvetleri içersinde görevli örgütün yönetici kadrosundaki şüphelilerin, Cumhuriyet gazetesinin tirajını artırmak için askeri birliklerde satılmasını sağlayıp diğer gazetelerin de kaldırılmasına kadar ciddi faaliyetlerde bulundukları, bunların yanı sıra Ali Müfit GÜRTUNA’nın elindeki Televizyon kanalını almak için baskı yapmayı planladıkları anlaşılmıştır.

Ayrıca şüphelilerin birçoğunun değişik gazete, dergi, internet siteleri ve televizyon kanallarında ki faaliyetlerine bakıldığında da örgütün medya yapılanmasını gerçekleştirdiği, hatta bu yapılanma içersinde birçok şüphelinin örgütün yönetici kadrosundaki şüphelilerin yönlendirmeleri ile haberler yaptığı, bazen de örgütün eylem ve faaliyetlerinin propagandasını yaptıkları anlaşılmaktadır.

V. BÖLÜM
ŞÜPHELİLERİN BİREYSEL DURUMLARI

1- Şüpheli Mehmet Şener Eruygur

a-Savunmaları,

   Emniyet beyanı 

               Emniyette susma hakkını kullanmıştır.

   Savcılık beyanlarında,

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur 2004 yılında Jandarma Genel Komutanlığından emekli olduğunu, 2 yıldır ADD’nin Başkanlığını yaptığını, şüphelilerden Sevgi Erenerol'un kendisini iki defa aradığını, bir seferinde kilisede bir toplantıya davet ettiğini ancak gitmediğini, ikincisinde ise şüpheli Ergün Poyraz ‘ın gözaltına alındığında yardımcı olmasını istediğini, fakat kendisinin yardım etmediğini, şüpheli Veli Küçük'ü tanıdığını, kendisinden çok küçük rütbeli biri olduğunu, karşılaştıklarında selamlaştıklarını, ideolojik olarak da kendisine yakın hissetmediğini, şüpheli Levent Ersöz 'ü tanıdığını, Bursa bölge komutanı olduğunu, denetlemede kendisini beğendiği için İstihbarat Başkanı olarak atanmasını uygun bulduğunu, bir sene birlikte çalıştıklarını, çalışkan birisi olduğunu, şüpheli Hasan Atilla Uğur‘un 2 sene Teknik Daire Başkanlığında çalıştığını, kendisini işini iyi yapan  insan olarak bildiğini, kendisinin şüpheli Hasan Atilla Uğur 'dan çıkan görüntü ve ses kayıtlarının alınması için herhangi bir talimat vermediğini ve bilgisinin olmadığını, şüpheli Ergün Poyraz 'ı Necip Hablemitoğlunun öldürülmesinden  dolayı tanıdığını, konu ile alakalı olarak bilgi vereceklerini, sonra Şengül H. ile birlikte geldiklerini, daha sonra şüpheli Ergün Poyraz ‘ın zaman zaman yanına gelip gittiğini, bazen de yazdığı kitapları takdim etmek için geldiğini, arkadaşlarının takip ettiğini, daha sonra herhangi bir sonuç çıkmadığını,  İçişleri Bakanlığının da bu olayı bildiğini ve takip ettiğini, şüpheli Ergün Poyraz 'ın para karşılığı iş yapıp yapmadığını bilmediğini, kendisinin genel komutan olduğu için alt seviyedeki işlerle haberinin olmadığını, bu yüzden bilgi ve ilgisinin olmadığını, ancak kendisinin çalışkan, atak biri olduğunu, güvenlik problemi için de müracaat ettiğini, hasta olduğunu bildiğini, şüpheli Ümit Sayın 'ı Orduevinde şüpheli Hurşit Tolon‘nun tanıştırdığını, iki vesile ile kendisi ile görüştüğünü, birincisinde kitap takdimi ikincisi de ise Anıl Ç. ile kendisinin ADD seçiminde ayrı grupta olmalarından ötürü kendilerini birleştirmeye çalıştığını, girişimlerde bulunduğunu, üniversitede bir problemi olduğunu, kendisinden yardım istediğini, daha sonra bunun akıl sağlığı konusunda şüphelerinin oluştuğunu, kendisinden uzak durduğunu, hatta şüpheli Hurşit Tolon ‘nun aynı kanaatte olduğunu duyduğunu, şüpheli Doğu Perinçek ile  bir ilişkisinin olmadığını, Diyarbakır ‘da 2005 ve 2006 yılında bayrak mitingi yaptığını,  kendisinin emekli olması sebebiyle davet ettiğini ama kabul etmediğini, daha sonra da birkaç sefer etkinliklerine davet ettiğini, fakat katılmadığını, ideolojik olarak kendisine yakın görmediği için kabul etmediğini, şüpheli Kemal Alemdaroğlu  'nu tanıdığını, iyi bir yurtsever olarak tanıdığını, heyecanlı olduğunu, kendisine saygı duyduğunu, zaman zaman da kendisinin görüştüğünü, şüpheli Mehmet Fikri Karadağ 'ı tanıdığını, şüpheli Emin GÜRSES 'i tanımadığını, şüpheli Güler Kömürcü ile tanışmadığını, şüpheli Kemal Kerinçsiz ile samimiyeti olmadığını, şüpheli Ferit İlsever 'i Ulusal Kanal ‘dan tanıdığını, şüpheli Kemal Özden 'i tanıdığını, şüpheli Kemal Özden 'in ADD ile alakalı yapmış olduğu teklif ile ilgili bilgisinin olmadığını, Panzehir dokümanından haberinin olmadığını, içeriğinde belirtilen Abdullah Öcalan ile şüpheli Doğu Perinçek' in irtibatları veya başka bir askeri şahıs ile alakasından bir bilgisinin olmadığını, TSK 'da Ergenekon türü bir yapılanmanın olacağını zannetmediğini, şüpheli Birol Başaran 'ı 2005 senesinde Kadıköy ADD başkanlığı yaptığı dönemde Köy Enstitüleri ile ilgili Kadıköy‘de  ADD 'de bir konferans verdiğini, o zamandan beri kendisi ile tanıştığını ve görüştüğünü, şüpheli Neriman Aydın ‘ı Jandarma Genel Komutanlığı yaptığı dönemde Ziraat Bankasının yurt dışı şubesi ile ilgili yolsuzluklar tespit ettiğini, onları kendisine rapor halinde gönderdiğini, kendisinin şüpheli Neriman Aydın ‘ı MHP 'ye yakın bir siyaset izlediğini düşünerek bu tür ihbarlar yaptığını tespit ettikten sonra ikinci mektubu göndermesine müteakip ilişiğini kestiğini söylemiştir. 

   Sorgu beyanında

     
Şüpheli Mehmet Şener Eruygur ‘un sorgu ve savunmasında; aramalarda ele geçirilen disket çözümündeki Ergenekon belgeleriyle kendisinin hiçbir ilgisi olmadığını, meslek hayatı boyunca böyle bir belge ve doküman görmediğini, aramada ele geçirilen Yakamoz ve Ayışığı adlı darbe planları ile ilgili olan ayrıntılı slâyt gösterileriyle de kendisinin herhangi bir ilgisinin olmadığını, bu tür şemalarında herhangi bir suçu ispat etmediğini, kamuoyunda darbe günlükleri diye bilinen yayınlarla ilgili herhangi bir tekzipte bulunmadığını, çünkü bu günlüklerin bizzat sahibi olarak gösterilen Emekli Oramiral Özden Ö. bu bilgilerin kendisine ait olmadığını ifade ettiğini ve bu konunun mahkeme kararı ile de tescil edildiğini, bu günlüklerdeki senaryolar askeri teamülle de bağdaşmadığını, Kuvvet Komutanlarından sonraki statüde bulunan Jandarma Genel Komutanlığını temsil eden kendi şahsının böyle bir organizasyon yapmasının mümkün olmadığını, Genel Kurmay Başkanlığı da bu belgelerin hukuki bir değere haiz olmadığını açıkladığını, ADD başkanı olması dolayısıyla kendisine kurulan yıpratma amaçlı bir komplo olduğunu, böyle bir çalışma kesinlikle olmadığını, şüpheli Hasan Atilla Uğur ’un evindeki aramalarda ele geçtiği söylenen bir kısım belgeler arasındaki ADD’nin CIA tarafından kurdurulduğuna dair bilgi notundan bir haberinin olmadığını, böyle bir şeyin olmasının mümkün olmadığını, Yekta Güngör Özden ’in böyle bir şeye alet olması da söz konusu olamayacağını, evinde veya Başkanlığını yaptığı dernek birimlerinde bulunduğu söylenen devlet kademesinde çalışmakta olan bürokratların kişisel, siyasi, ailevi konumlarıyla ilgili, kamuoyunun fişleme olarak değerlendirdiği bilgilerle bir ilişiği olmadığını, şüpheli Ergün Poyraz ’a Jandarma bütçesinden resmi veya gayri resmi herhangi bir ödeme yapılmadığını, şüpheli Ergün Poyraz ‘ın öldürülen Necip Hablemitoğlu cinayetinin aydınlatılması ile ilgili çalışma yaptığını ifade ederek yanına geldiğini, kendisine şüpheli Ergün Poyraz ’ı MGK Genel Sekreteri şüpheli Tuncer Kılıç ‘ın yönlendirdiğini ifade etmiştir.

b-Elde Edilen Deliller, 

Doküman İncelemeleri

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’ un kullanımında bulunan İlimiz Kadıköy İlçesi Fenerbahçe Mahallesi Iğrıp Sokak Fenerbahçe Orduevi No:2/1 sayılı ikametinde, 01.07.2008 günü saat:11.40-18.40 arasında yapılan aramada, el konulan tüm belgelerin detaylı incelemesinde; 

 (104) sayfa, “Jandarma Genel Komutanlığı Adli Müşavirliği” “Milli Güvenlik Kurulu (Ordu – Siyaset ilişkisi) 9 Haziran 2003” başlıklı Milli Güvenlik kuruluna sunulan raporlar olduğu,

 -(1) adet küçük not kâğıdında “UBHP, ADD, Hukukun Üstünlüğü, Kemalist Atılım, Atatürk Çizgisi Platformu, TESUD, TEMAD, AKKAV, Türkiye Emekli Ögr. Kur. Derneği, TUMÖD, 27 Mayıs derneği, ÇEV, Çay yolu Platformu, Birleştirici Çalışmalar CHP, ÇEV’in 20 burs” şeklinde notların yer aldığı,

-(1) sayfa küçük not kâğıdında “Muzaffer–0546 741 30 16” numarasının olduğu görülmüş olup; bahsi geçen numaranın Levent Ersöz ’ün eşi Muzaffer Ersöz adına kayıtlı olduğu görülmüştür.

1.FİŞLEME BELGELERİ

(3) sayfa isimsiz ve imzasız olarak gönderilen bilgisayar çıktısı bir mektup olduğu, “Sayın Komutanım” şeklinde başladığı, Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde görevli ve irticaya karıştığı düşünülen şahıslarla ilgili istihbari bilgiler olduğu görülmüş olup; yazıda “Ög. Albay Mehmet Gülgün” başlığı altında; Fethullahçı, eşi kapalı, tesettürlü, olduğu ile ilgili bilgilerin yer aldığı, bu şekilde Em. Ög. Alb. Prf. Dr. Cemalettin T., Öğ. Kd. Bnb. Tacettin K., Em. Öğ. Doç. Bnb. Abdülaziz E., Öğ. Yzb. Tacettin K., Em. Öğ. Bnb. Hamid P., Em. Öğ. Bnb Prf. Dr. İsrafil K., Öğ. Yzb. Turgut G., Öğ. Bnb Musa K., Öğ. Yzb. Arif K., Em. Bnb. Prf. Dr. Mehmet Z., Öğ. Alb. Saim B., Em. Öğ. Bnb. Şerif Ç., Öğ. Alb. İhsan Y., Em Bnb. Mustafa B., Em. Yzb. Ramazan A., Öğ. Bnb. İzzet T., Öğ. Yzb. Atilla E., Öğ. Yrd. Doç. Yzb. Ender B. ve Öğ. Bnb. Ahmet U.,” isimli şahıslar ve halen nerede görevli oldukları hakkında bilgilerin bulunduğu görülmüştür.

(2) sayfa “Türkiye Cumhuriyeti Milli Eğitim Bakanı Hüseyin Çelik” başlıklı internet çıktısı sayfada, Hüseyin Çelik ile ilgili bilgiler olduğu, “Van ’lı olan Hüseyin Çelik Kürt-Arap melezidir. Kürtçe şarkılarla eğitim-öğretim sezonu açılışı yapılması ilk kez Hüseyin Çelik ’in döneminde görülmüştür. Türkiye sadece Türklere mi ait- iddiasını ortaya attı” 

“Türkiye Cumhuriyeti Başbakan Yardımcısı Dengir Mir Mehmet Fırat” başlığı altında, “Hükümette en kilit kişi olarak gösterilen Başbakan yardımcısı Dengir Mir Mehmet Fırat 1925 yılında idam edilen Kürt isyancı Şeyh Said ’in torunudur. Mersin milletvekili olan Fırat Mersin’deki Kürt nüfus hareketini yönlendiren kişilerin başındadır.” şeklinde yazılar olduğu, 

“Türkiye Cumhuriyeti Bayındırlık ve İskân Bakanı Zeki Ergezen” başlığı altında “Kürt kökenli olan Zeki Ergezen bir de ayrıca Nakşibendî tarikatının Tillo koluna mensuptur.” şeklinde yazılar olduğu anlaşılmıştır.

“Başbakanın danışmanları” başlığı altında 

1. Danışman 1994 yılında PKK’ya maddi yardım yaptığı için öldürülen Kürt işadamının yeğeni bugün Tayyip Erdoğan ’ın danışmanı,

2. Danışman Cüneyt Zapsu, bu danışman Güneydoğu’nun en büyük Kürt aşiretinin üyesi, dedesi ilk Kürtçe tiyatro eseri yazan edebiyatçı, Ehlisünnet dergisinin sahibi, Türkçe-Kürtçe yayınlanan JİN dergisinin önde gelen isimlerinden. Danışmanın halası faili meçhul bir cinayete kurban giden Kürt hareketinin önde gelen isimlerinden Musa Anter ’in eşi.” şeklinde yazılar olduğu görülmüştür.

 (2) sayfa “Bilgi Notu” başlıklı yazı içerisinde; “Nur cemaati Mustafa Sungur grubunun Ankara İlindeki öğrenci faaliyetleri ile ilgili” şeklinde başlangıç yazısı bulunan ve “Mustafa Sungur grubu olarak adlandırılan grupla ilgili istihbari bilgiler” yer aldığı, şahısların bulundukları binalar ve içerisinde yaşayan şahıslarla ilgili bilgiler verildiği,

(3) sayfa ADD Kadıköy Şubesince yazıldığı anlaşılan 10.03.2008 tarihli “Hukuk ve Siyaset Okulu” konulu yazı içeriğinde; hukuku ve siyaset okulu seminer çalışmalarında demokrasi anlayışımız ve sivil toplum örgütleri konulu 5. Gün programında konuşmacı olan USİAD Genel Sekreteri Birol Başaran ‘ın söylediği sözlerin yazısı olduğu görülmüştür.

(5) sayfa “Bendeniz Hüseyin Ö.” başlığı bulunan el yazısı ile yazılmış ve üzerinde “Jandarma Genel Komutanı açıkladı neden ihraç ettik” şeklinde gazete kupürü fotokopisi yer alan bir yazı olduğu, yazının mektup halinde Jandarma Genel Komutanı Şener Eruygur ’a yazıldığı, içeriğinde ise irticai faaliyetlerden bahsedilerek Başbakan Necmettin Erbakan dönemindeki bir anının anlatıldığı ve yazının son bölümlerinde Tayyip Erdoğan ’ın başbakanlığından bahsedildiği, yazının son paragraflarında “Şanlı Türk ordusu olarak kuvvetli bir ihtilal yapılıp bu irticacıları yakalayıp en hafif ceza 100 yıl ve de sivile 20 yıl hükümet kurmaları verilmesin, askeri idare başımıza gelsin istiyorum…” şeklinde yazının olduğu, yazının 18.08.2003 tarihinde Hüseyin Özşen tarafından kaleme alındığı,

(90) sayfalık “Fihrist”  başlığı bulunan, sanık Miktad Ö. ’nün 15 yaşında küçük kızı alı koyma ve evlenmek vadi ile kızlığını bozma olayı ile ilgili belgeler olduğu, dosyanın içeriğinde; öğretmen olduğu anlaşılan Miktad Ö. ’nün resmi nikahlı eşi, 1. imam nikahlı eşi ve 2. imam nikahlı eşiyle ilgili bilgiler olduğu şahsın ikinci imam nikahlı eşinin öğrenicisi olması ve küçük yaşta olmasına rağmen kaçırmasıyla ilgili bilgiler olduğu, ayrıca Miktad Ö. ’nün Ribat adlı aradikal dini grupla ilişkisiyle ilgili bilgilerin olduğu, şahsın yazmış olduğu mektup ve notların yer aldığı, ayrıca Hunat  camindeki vaazla ilgili  bilgilerin verildiği, 

(122) sayfalık “2005-2006’da Encümen-i Daniş’in Toplantı Günleri” başlığı bulunan dosya içerisinde, Encümen-i Daniş olarak adlandırılan grubun yapmış olduğu periyodik toplantılarla ilgili isim listelerinin bulunduğu, toplantıların hangi aralıklarla yapıldığının tarih olarak belirtildiği, Mustafa birçok şahsın isminin geçtiği, bu isimler arasında soruşturma kapsamında Mehmet Şener Eruygur ’un da isminin geçtiği, Mehmet Şener Eruygur,  ile diğer katılan kişilerin isimlerinin listede yazılı olduğu anlaşılmıştır.

Dosya içerisinde “Sn. R. K.’un 28 Aralık 2004 tarihinde Kabataş Lisesi Vakfının toplantısında yaptığı konuşma ve sorulara cevabı” başlıklı belge olduğu içeriğinde Rahmi K. ’un Türkiye ve dünya ekonomik güç dengeleri ile ilgili bir konuşma metninin ve ekinde Rahmi K. ’la ilgili gazete kupürlerinin bulunduğu, (1) sayfa “ATO Ankara Ticaret Odası” başlıklı 2004 tarihinde şüpheli Sinan Aydın Aygün tarafından şüpheli Mehmet Şener Eruygur ’a yazıldığı anlaşılan belgede; Ankara Ticaret Odasının her zaman yanında ve emrinde olduğunu söyleyerek “Eğer uygun görürseniz emirlerinizi öğrenmek ve genel olarak son gelişmeler ile ilgili görüşlerimizi aktarmak amacı ile randevu talep ediyorum” diyerek şüpheli Mehmet Şener Eruygur’dan randevu istediği,

(1) sayfa Akşam Gazetesi Ankara temsilcisi Nuray Başaran ’ın el yazısı ile yazdığı “Sayın paşam bugün gazete de çıkması gereken yazımı ekte size gönderiyorum, maalesef bu yazıyı genel yayın yönetmenimiz Nurcan A. yayınlamadı, sabah Mehmet Emin K. ile görüştüm sanırım yarın yayınlanacak size şimdiden gönderiyorum” ibareleri bulunan mektup,  bu mektubun ekinde (2) sayfalık “ABD terazisi ve Newyork ’ta devam eden satranç” başlıklı yazı olduğu ekinde General James Jones isimli şahısla ilgili internetten alınmış İngilizce bir metnin bulunduğu saptanmıştır.

(2) sayfa “Tasnif dışı” başlığı bulunan “Janes dergisinde J.Jones ile yapılan röportajın Türkçeye çevrilmiş halinin olduğu,  

(5) sayfa Jandarma Genel Komutanı Basın Bülteni içeriğinde Yeni Şafak ve Milliyet gazetesinde çıkan Büyük Ortadoğu Projesiyle ilgili haberlerin yer aldığı,


(19) sayfa Ergenekon Operasyonu kapsamında yakalanan Emin Gürses’in emniyette alınan ifadesinin fotokopisi (imzasız) bilgisayar çıktısı olduğu,

  (28) sayfa Gizli ibareli “İçişleri Bakanlığı Jandarma Genel Komutanlığı” “Terörist başı A.Öcalan ile avukatları ve kardeşi arasında 9 Nisan 2003 tarihinde gerçekleştirilen görüşme” nin belgeleri, görüşmede yer alan notlar ve belgeler, 

(26) sayfa “Kafkas Politikamız ve Bölge Ülkeleri ile İlişkimiz” başlıklı Cumhurbaşkanı Başdanışmanı Nezihi Çakar ’ın yazdığı Gizli ibareli bir metin olduğu, içinde yorum ve analizlerin bulunduğu görülmüştür.

 (4) sayfa “Kişiye özel ve Gizlidir Sn. Kara Kuvvetleri Komutanı Org. Yaşar Büyükanıt” başlıklı belge içeriğinde 10 Mart 2006 tarihinin bulunduğu, yazanın isminin bulunmadığı, yazı içeriğinde; Türk Silahlı Kuvvetlerine karşı iç ve dış saldırılardan bahsettiği, Org. Hurşit Tolon ’un emriyle Birinci Ordu Komutanlığı İstihbarat Başkanlığının İstanbul Üniversitesi ve İstanbul ‘da bazı çalışmalar yaptığı bu çalışmalara bazı akademisyenlerin yardımcı olduğunu Jandarma İstihbaratının da bu konu da çalışmalar yaptığını, 29 Ağustos 2005’te kimliği yazılı olmayan kişinin evine polis tarafından  baskın yapılıp bilgisayarına el konulduğunu Sultan Ahmet Adliyesinde Basın Savcısı N.A ’nın hakaret ve ceza davası açmakla kalmayıp bilgisayarında bulunan materyallere bakarak çete davası açtığı, bu şekilde Türk Silahlı Kuvvetlerinin yıpratılmaya çalışıldığının anlatıldığı, 

(4) sayfa “Ulusal Birlik Hareketi Platformu Başkanlar Kurulu 8. Toplantısı” başlıklı belge içeriğinde; 03.09.2007 tarihinde Ankara ‘da yapılan toplantı ile ilgili bilgilerin bulunduğu, “Katılanlar” başlığı altında, şüpheli Mehmet Şener Eruygur ile birlikte Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu, Akkav Vakfı, Akvil Vakfı, Atatürk Çizgisi Platformu, Anadolu Eğitim Sendikası, AVF Atatürkçü Vakıflar Federasyonu, Cumok, Hacıbektaş ve Yükseköğretim Kurumlarına Yardım Derneği, Hukukun Egemenliği Derneği, İnsanlık Güneşi Vakfı, Kars-Ardahan-Iğdır Serhatlılar Derneği, Kemalist Atılım Birliği, Köy Dernekleri Federasyonu, Ne Mutlu Eğitim Kültür Sanat Vakfı, Tüm Öğretim Derneği, Türkiye Emekli Subaylar Derneği, Türkiye Emekli Astsubaylar Derneği, Türkiye Ormancılar Derneği, Yozgat-Merkez-Sarımbey Köy Derneği isimli derneklerin toplantıya katıldığı, seçimlerle ilgili görüş ve önerilerinin konuşulduğu, toplu olarak Ahmet Necdet Sezer ’e gidilmesi önerisinin olduğu, CHP’nin topluca ziyaret edilerek çalışmasını zorlama kararı alındığı, MHP-DSP ve Ağar ’ın ziyaret edilmesi ve Yüksek Yargı organlarının başkanlarının ve barolar birliğinin ziyaret edilmesi, üniversite kurulması, yeni bir siyasi oluşum kurulması gibi kararların alındığı, bu şekilde UBHP ile ilgili karar ve görüşlerin yer aldığı,

 Aynı dosya da 2003 yılına ait Ulusal Strateji dergisinin bulunduğu anlaşılmıştır.

(23) adet küçük not kâğıtlarına el yazısı ile yazılmış notlar olduğu, notların içeriğinde Şener Eruygur ’a yazıldığı anlaşılan “Sayın Orgeneral Şener Eruygur ’a sayın paşam Atatürk ilke ve devrimlerini koruyabilmek için vatan için canımı vermeye hazırım.”, “Meclise giremeyen bu gidişe aykırı duranların birleşme gibi bir niyetleri var mı acaba?”, “Sayın Kanadoğlu, Sayın Cumhuriyet Başsavcısı AKP için kapatma davası açarsa süreç nasıl işleyecektir?”, “Sayın Sabih Kanadoğlu; iktidarın önümüzdeki yerel seçimlerde %51 ya da daha fazla oy alması halinde ülkemizi ne gibi bir tehlike bekleyebilir, bu konuda sivil toplum örgütleri ve vatandaşlar olarak alacağımız tedbirler neler olmalıdır.” biçiminde soruların bulunduğu, 

(10) adet küçük not kâğıtlarında, bazı şahısların tayinleriyle ilgili istek notları, kartvizitler olduğu,

(1) adet kırmızı renkli, üzerinde “Cumhuriyet” ibaresi bulunan ajanda, içeriğinde; Levent Ersöz, Ümit Ö., Yaşar Okuyan, İlker Güven gibi bazı şahısların isimlerinin yazılı olduğu, isimlerin altında ise “Temsilciler Meclisi” şeklinde yazdığı,

(68) sayfa, yarım kitapçık şeklinde hazırlanmış, Gizli ibareli “Jandarma Genel Komutanlığı” “Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreterliğince Hazırlanan Bilgi Notlarının özetleri ve Ana Metinleri” başlıklı belge olduğu, içeriğinde; “ABD Irak tan sonra Ortadoğu da ne yapacak, ABD ‘nin vizyonunda Türkiye’nin yeri, ABD, Ortadoğu ve Asya ‘da ne yapmak istiyor, İran ve İsrail in Irak’a yönelik hedefleri, Kıbrıs’tan Türkiye’ye yönelik tehdit, Nükleer programı kapsamında İran’ın geleceği, G-8 zirve toplantısı sonuçlarının değerlendirilmesi, Çeçenistan ‘da yapılan devlet başkanlığı seçimleri” konu başlıklarının olduğu ve bu konularla ilgili bilgilerin yer aldığı,

(112) sayfa, Gizli ibareli “Jandarma Genel Komutanlığı” “2003 yılı Y.A.Ş. Çalışmaları” başlıklı, Yüksek Askeri Şura toplantı kararlarının olduğu, içeriğinde; Gizli içerikli, Türk Silahlı Kuvvetlerinin Komuta kademesi ve durumuyla ilgili bilgilerin bulunduğu görülmüştür. 

(29) sayfa, “ABD ‘nin 21. Yüzyıl Stratejisi ve Olası Küresel Etkileri” başlıklı internet çıktısı, Gizli ibareli, “Jandarma Genel Komutanlığınca, Temmuz 2003 tarihinde Genelkurmay Başkanlığına gönderilen “İrticai faaliyetler” konulu bir yazı olduğu, içeriğinde; Nur cemaati Mustafa Sungur grubu tarafından, yaz kampı adı altında izinsiz dini eğitim verildiğinden bahsedildiği, Ankara Kültür ve Eğitim Vakfı Hacı Bayram Mescidine ait olduğu belirtilen fotoğrafların olduğu, bu gurupla ilgili araştırma raporlarının yer aldığı anlaşılmıştır.

01.07.2008 günü şüpheli Mehmet Şener Eruygur ‘un başkanı olduğu, İstanbul Kadıköy ilçesi Cafer ağa Mah. Moda cad. No:48 kat:1 sayılı adreste bulunan ADD Kadıköy Şubesinde yapılan aramalarda el konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

7 numaralı Özel Kavram Dershanelerine ait 2002 yılı ajandası incelendiğinde; 

21 Ocak sayfasında  “Saat:17 00 Hadep Genel Merkezi ve Kadıköy İlçe Bşk.lığı Yöneticileri Derneğimizi ziyaret edecekler” yazdığı,  

21 Kasım sayfasında “TSK Özel Bakım Merkezi 327 .. .. Merkez Bşk. Alb. Faruk K. Ast. Bilgin Bakar 625 0533.622 .. ..” yazdığı,

25 Kasım sayfasında “Yekta G. 0312… .. .. 0312231.. .. Vural S. 0312 495 81 65 İstek Vakfı Semiha Şahin kampusü" yazdığı,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

28 Kasım sayfasında “ Fahrettin A. Kademeli Başçavuş İst. Tersanesi K. tanlığı Pendik 493 .. .. /1224-25 Prof. Dr. Marko B. 0532 712 .. .. 0212.886 81 ..  .. Fax 0212 886 .. .. ”yazdığı,

7 Aralık sayfasında “EMİN GÜRSES 0532 206 .. ..  Sinan O. Asam Rus Ukrayna 0312 491 .. ..  Bşk. Fax 491 .. ..  Panel için ev 0312 223 .. ..  Anıl Ç.” yazdığı 

8 numaralı kahve renkli 2006 yılına ait ajandası incelendiğinde;

18 Temmuz sayfasında  “Kuvayi Milliye Derneği Mehmet Fikri Karadağ P. Kur. Alb. Kurucu Başkanı, Hüseyin Görüm Teşkilat Başkanı, Mehmet Nuri V. Baş danışmanı” yazdığı,

15 numaralı siyah renkli klasör incelendiğinde;

 “E. Org. M. Şener Eruygur UBHP(Ulusal Birlik Hareketi Platformu) genel başkanı imzası ile 14.02.2007 tarihli Hrant Dink cinayeti ulusal birlik, bütünlük” konulu (3) sayfadan oluşan doküman,

İlk sayfası Coşkun G. isimli şahsa 9 Şubat 2007 tarihinde Ahmet D. (ahmetdursun374@hotmail.com) adresinden "Dink Olayının Düşündürdükleri" konulu, toplam (5) sayfadan oluşan doküman,

16 Şubat sayfasında; “Akşam Gazetesi Gül hn. 0542 313 .. ..  hukuk siyaset okulu, Demokratik Yaşam ve Sivil Toplum Kuruluşlarının rolü etabında Birol Başaranın konuşması Darbe İstemi mi”  yazdığı görülmüştür.

-19 numaralı siyah renkli klasör incelendiğinde; 

“1 adet phlips marka N122LD251D802353C2 seri numaralı CD” ve “17 Ocak 2007 günü Savar Savarona s-varona@hotmail.com  ’den  addturkiye@googlegroups.com ‘e gönderilen mailde … onların geçen dönem televizyonlarda birbirlerine nasıl davrandıklarını bütün örgüt biliyor. Bunun hesabı sorulmayacak mı? İşçi partisi ile flört etmekte neyin nesi? Ama bildiğim kadarı ile Sn. Perinçek çok akıllı bir adam sizin oyununuza geleceğini sanmıyorum. Oda sizi biliyor.” yazan doküman,

"Yanlısı güçleri demokratik kitle örgütleri ibaresi ile başlayan, AKP iktidarı kendinden başka, kendinden farklı düşüncelere hiçbir şekilde yaşama alanı bırakmamakta son derece acımasızca ısrarcıdır" ibaresi ile biten (1) sayfa yazı, 

08.02.2008 günü Şener Eruygur, Birol Başaran, Gülseven Yaşer Demokratik yaşam ve sivil toplum kuruluşlarının rolü,

12.02.2008 günü Prof.Dr Mümtaz S., Sabih Kanadoğlu, Av.Kazım K., Av. Hüseyin Ersöz güncel siyaset ekseninde hukuksal gelişmeler,

13.02.2008 günü Ataol B., Bedri B., Ahu T., Vedat S. Türkiye’de sanat ve sanatçı konulu toplantıların düzenlendiği,

 İlk sayfası “Tekrar merhaba Coşkun Bey” ibaresi ile başlayan, 5. sayfası “keşke keşkelerime daha iyi olabilirdi diye başlasaydım, zamanın birinde saklanmak yerine” ibaresi ile biten 5 sayfalık el yazısı mektup,

11.12.2006 saat:13.27 TNN haber adlı siteden indirilen “Ulusal Birlik Hareketi Platformu Kuruldu” başlıklı 2 sayfa internet çıktısı, 

17 Ağustos 2007 tarihli, USTKB ve Yurtsever Hareket Yürütme Kurulu adına Yurtsever Hareket Sözcüsü Bedri B. isimli şahıs tarafından T.C. Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet S. ’e hitaben yazılmış, 26 Ağustos Pazar günü Ulusal Sivil Toplum Kuruluşları Birliği, Yurtsever Hareket, ADD ve Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği temsilcilerinin ziyaret etmek istediğini belirtir 1 sayfalık mektup, 

-24 numaralı şeffaf dosya içerisinde;

“61 sayfa Ulusal Güç Birliği Kuvayi Milliye Hareketi ile ilgili dokümanların olduğu, dokümanın içeriğinde devletin ve siyaset kurumlarının yeniden yapılanması, yasamanın yeniden yapılanması, yargının yeniden yapılanması, yürütmenin yeniden yapılanması ve benzeri dokümanların olduğu, 

Ulusal Güç Birliği Genel Sekreter Tayyip Yelen imzalı doküman içerisinde ise, “bu harekete katılarak ulusumuza ve vatanımıza hizmet etmek isteyen yurt severleri bu hareket etrafında toplamanın zamanı gelmiştir. geç kalınması halinde kurtarılacak ne vatan, ne millet, ne de bayrak kalacaktır.” yazdığı,

39-(3) numaralı kırmızı renkli Gelen Evrak 2007-2008 ibareli klasör incelendiğinde;

“31 Ocak 2007 tarihli Kara Kuvvetleri Komutanlığı Personel Okulu Komutanlığı Konya Alparslan B. Personel Albay Okul Komutanı imzalı ADD Kadıköy Şubesi Başkanlığına hitaben yazılmış subay ve astsubay temel kursiyerleri ile kadro personeline (post modernizm ve küreselleşme) ile (ulus devlet, Atatürk milliyetçiliği) konferans için Yrd. Doç. Dr. M. Deniz T. Doç. Dr. Yaşar H. ’nun konferansçı olarak görevlendirilmesi ile ilgili yazının olduğu sonunda ise “bilgilerinize arz ederim” yazan doküman,

55 numaralı kırmızı renkli Özel Kavram Dershaneleri 2003 Ajandası incelendiğinde; 

“Kuvayi Milliye Derneği 0216 450 .. ..  Fax:450 .. .. ” yazdığı,

Diğer bir sayfasında; “Yeniden Kuvayi Milliye Der. Ece Hanım 0212 523 .. .. ” yazdığı,

06 Ocak sayfasında, “Bağımzsız Türk Ortodoks Patrikhanesi 0212-244 .. ..   244 .. .. , Fax:293 .. .. , e.Pos. EreneroL@ttnet.net.tr, şoför Ragıp Bey, Fikret Bey basın ve halkla ilişkiler sorumlusu, Sevgi Eren Erol 0532 367 .. .. ” yazdığı,

28 Ocak sayfasında; “USİAD Genel Merkezi Büyükdere Cad. Oya Sok. No:2-1/13, 34394 Mecidiyeköy İst.” yazdığı,

19 Nisan sayfasında; “Söyleşi Doç. Dr. Emin Gürses 0532 206 67 68 Sakarya Üniversitesi Uluslar Arası İlişkiler” yazdığı,

26 Nisan sayfasında; “İst. Ünv. Fen Fak. Salonu Panel (Kemalizm ve Emperyalizm), (Barış ve Savaş) ADD Genel Bşk. Av. Halil İbrahim Şahin, Gazeteci İlhan Selçuk, Prof. Dr. Erol M., Prof. Dr. Anıl Ç., açış konuşması Prof. Dr. Kemal Alemdaroğlu.” yazdığı,

14 Ağustos sayfasında; “İlker Güven Paşa 0537 347 4306, 0216 420 8370.” yazdığı,

Cengiz Dora ’nın Sabih Kanadoğlu ’na “Yargıtay Başsavcısı neden AKP ve MHP hakkında kapatma davasını açmıyor.” şeklinde sorduğu,

Marmara öğrencisi Özgür Us ’un “Ulusalcı örgütlenmelerde Ergenekon gibi örgütlenmelerin yeri var mıdır yoksa nerden oluştu bu örgütler nasıl tasfiye edilir varsa bu Kemalizm bu mudur Ergenekon kontra gerilla değil midir” şeklinde sorduğu,

Yahya Doğan ’ın Birol Başaran ’a “Sn. Birol Başaran kriz bunların elinde patlasın diye beklersek daha çok bekleriz zira bizi öldürmeden durumu sürdürürler. Gerçekçi olalım. Bu gün bu tabloyu TSK ’dan başka güç gözükmüyor bunu istemiyoruz tabi sizin somut öneriniz var mı?” şeklinde sorduğu,

Ayşe Songül S. ’in Sabih Kanadoğlu ’na “Neden parti kapatılmıyor ve yargılanmıyorlar? Saygılarımla.” şeklinde sorduğu,

Volkan İçier ’in Sabih Kanadoğlu ’na “ Sn. Sabih Kanadoğlu, AKP ve MHP için kapatma davası açamayan Sn. Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı da konjonktür kurbanı değil midir? Siz görevde olsa idiniz ne yapardınız?” şeklinde sorduğu görülmüştür.

69 numaralı kırmızı renkli Genel Evrak Dosyası ibaresi bulunan klasör incelendiğinde; 

“İşçi Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek ’in Erengazi Temsilciliğinin açılış davetiyesinin” olduğu doküman,

(1) sayfa “Kuvayi Milliye Kurultayı Kararları” ibaresi ile başlayan, “Varız, Buradayız, Her Yerdeyiz” ibaresi ile biten doküman olduğu görülmüştür.

Ankara ili G.M.K Bulvarı 102/7-8 numarada bulunan ADD Genel Merkezi’nde yapılan aramalarda el konulan  dokümanların yapılan incelemesinde;

53 numaralı üzerinde onur kurulu 98/2-99/1 ibaresi bulunan mavi renkli klasörde; “11.01.1999 ‘da Kayseri Şubesinden gönderildiği anlaşılan yönetim kurulu ve üyelerine hitaben yazılmış yazının son paragrafında “Biz aşağıda imzası olan ADD üyeleri olarak, önceki yönetim döneminde imzalanan Amasya Genelgesini güncelleştirmeyi ve Ulusal Güçler Meclislerini iktidara taşımayı hedefleyen … Ulusal Güçler Meclisine gelince burun kıvıran ADD istemiyoruz” yazdığı anlaşılmıştır.

 36 numaralı üzerinde ADD 2. Olağan Genel Kurul ibaresi bulunan klasörü içerisinde; “Con Maç de Alınmış Olan Kararlar … İtalya’da ki P2 skandalından sonra 31 ve 33 maddelerde işaret edildiği gibi Yunanistan ‘daki kardeşlerin açıklamaları ciddi krizlere yol açtı. Buna benzer sonuçlarında Türkiye ‘de vukua gelebilmesi mümkündür. Kardeşlerimize gerekli tedbirleri derhal almalarını tavsiye ederiz. Türkiye’de ki Gr Or konularında Avusturya’da 21 Nisan 1989 toplanmış bulunan Convent ’de alınan kararlar aşağıda sıralanmıştır.” şeklinde yazdığı ve dokümanın içeriğinde Türkiye Cumhuriyeti Devleti ile ilgili 12 maddelik karar alınmıştır.

  49 numaralı üzerinde 1996 Ekim ayı itibari ile ibaresi bulunan mavi renkli klasör incelendiğinde; 

“Emekli Korgeneral Nevzat Bölügiray ’ın 3 Mart 1997 günü MGK bildirisi ile bir açıklama başlıklı 4 sayfadan ibaret yazısının içeriğinde; ADD genel başkanına hitaben MGK’nın bildirisi ile ilgili 4 sayfa mektup gönderdiği mektubun içeriğinde MGK’nın dönemin siyasilerine yönelik MGK bildirisinden” bahsedildiği,

61 numaralı mavi renkli klasör içerisinde; “Mehmet Emin A.’ın 19 Ekim 1998 tarihinde dönemin Türkiye Cumhuriyeti Genel Kurmay Başkanı Hüseyin K. ve kuvvet komutanlarına yazmış olduğu mektupta devletin kurumlarının hiç birisinin görevini yapmadıklarını, siyasilerin kendi haline bırakılarak askeri istihbarat ile kendisine destek sağlanmasını, zorunlu Askeri Cumhuriyet İhtilalinin hızla hazırlanmasını istediği Genel Kurmaya Gizli ya da açık brifing  verebileceğini” anlattığı,

Aynı klasör içerisinde Kurultay Bildirgesi başlıklı 2 sayfadan ibaret yazı içerisinde; “… Ulus devletimizi yıkarak sözde bağımsız bir devlet kurmak için PKK ’yı araç olarak kullanan Emperyalizm, çekiç gücü de bölgede dış lojistik destek sağlamak amacı ile tutmaktadır, ancak tüm bu vatan hainleri unutmasınlar ki bu gün yurdun dört bir yanından gelen Kalpaksız Kuvayi Milliyecileri Ödülsüz Karşılarında Bulacaklardır …” şeklinde yazdığı,

  101 numaralı 1998-2000 yıllarına ait karar defterinin 20.10.1999 günü alınan 45 numaralı kararda; 

“İlhan Selçuk, Türkan S., Vural S.  …” yılın Atatürkçüleri ödülü, “Kemal Alemdaroğlu’ na” ise Atatürkçü düşünce onur ödülü verildiği, 

-92 numaralı ADD’ni Çağdaş Mandacılardan kurtaralım ibaresiyle başlayan (42) sayfadan ibaret doküman incelendiğinde, 

10. sayfasındaki Atatürk Düşünce Derneği GMKY (Değişen politikalar-saklanan gerçekler) başlığı altında, derneğin Genel Merkez yönetim kurulunda alınan kararlardan bahsedildiği,

11. sayfada, “Şubelerde silahlanmayı öneren bildiri GMYK ’nun dışında kişisel inisiyatifi ile yazıp Başkanlar Kurultayı’ nda bunu raporlara kaydettirip Pazubentli timler kurma yolundaki gençlik hülyalarını ise 3 genci sorumsuzca ön planda kullanarak gerçekleştirmeye kalkmıştır” yazdığı, devamında Suphi G.’ ın yaptığı Gizli toplantılardan bahsedildiği, 

12. sayfada, “…ADD gibi legal bir dernekte illegal (silahlı örgüt kurmakla) suçladığınız Suphi G. ’la neden görüştüğünüz? O görüşmede neler önerdiniz? Ne gibi tekliflerde bulundunuz?...” yazdığı, 

13. sayfada, “bunun tek açıklaması vardır: o da bu Yasa-Yönetmelik tanımaz tepeden inmeci kişinin bir türlü silip atamadığı Komitacı zihniyetle Suçluluk saplantısı… ADD genel Merkezi Mason ve Rotaryenlerin eline geçti. Mandacılarla Tam Bağımsızlıkçıların Savaşı ve yalan ifadeler ve montajlarla tezlerini kuvvetlendirme çırpınışlarıdır…” yazdığı, 

14. sayfada, “…siyasal boyutu bulunmaktadır. Mason-rotaryen internasyonalist yaygaraları arkasında kaybettirilmek istenen siyasi boyut marjinal bir siyasi grubun (İP) dernek içinde kadrolaşması ortamını hazırlamaya ve güçlendirmeye ve orta vadede derneği ele geçirmeye yöneliktir” yazdığı, devamında “…ideolojik gruplardan biri ve yayın organı ile son derece iyi ilişkiler içinde oldukları gözlemlenen kişiler aşağıdadır” diyerek İşçi Partisi ve ADD İle İlişkilerin Olduğunun anlatıldığı, 

25. sayfada, “…ADD tüzel kişiliğini ve O’nun Genel Başkanı ile benim de içinde bulunduğum kimi Genel Merkez Yönetim Kurulu (GMYK) üyelerine, açıkça suç yöneltmektedir…” yazdığı görülmüştür.

ADD’nde yapılan aramada, 

“Ulusal Mutabakat Eylem Planı” isimli, internet çıktısı olduğu ve elde edilen belgenin içeriğinde,

“Üniversite öğretim görevlilerinden, sivil toplum kurumu yöneticilerine kadar birçok kişiden sağlanan dosyalar ve şahıslara ilişkin özel bilgilerin Cumhuriyet Çalışma Grubunda raporlandığı,

Ulusal Birlik Hareketinin bizzat dönemin Jandarma Genel Komutanı Şener Erguygur tarafından kurulduğu ve Cumhuriyet Çalışma Grubundan alınan sivil toplum eylem kararları kapsamında, 225 ayrı sivil toplum kuruluşunun Ulusal Birlik Hareketiyle iş birliğinin sağlandığının” belirtildiği anlaşılmıştır.

 Ayrıca elde edilen dijital verilerde,

 “AKP-İsth.Çalışmaları” isimli klasör içerisinde 21 adet klasör olduğu, bu klasörlerin sırasıyla

1-AKP Eski Dönemsel Raporlar,2-AKP Genel Değerlendirmesi,3-AKP Kadrolaşma, 4-Akp ort. Sınıf 5-AKP ort. Sınıf.yedek 6-AKP proğramları, 7-Akp yolsuzluklar ,8-AKP nin beyin takımı, 9-AKP nin terör,Kadrolaşma faaliyetleri 2003 Arz, 10-AKP-RP karşılaştırma, 11-Biyoğrafiler, 12-Gnkur, AKP Takip Formu, 13-İlk BÇG çalışmaları, 14-İrticai faaliyette bulunan kamu görevlileri 15-Kadrolaşma, 16-Kadrolaşma 01, 17-kadrolaşma1, 18-Kamu Yönetimi Reformu, 19-Siyasi Partiler, 20-Yasama Faaliyetleri, 21-Yolsuzluklar isimli klasörler olduğu,

Klasörlerin içeriği incelendiğinde bir siyasi parti olan AKP hakkında istihbari nitelikte raporlar tutulduğu, irticai faaliyette bulunduğu iddia edilen pek çok kamu görevlisi ve vatandaş hakkında fişleme faaliyetinde bulunulduğu, AKP ve irticai faaliyetlerde bulundukları ileri sğrğlen bir kısım şahıslar hakkında Gizli raporların Kolordu ve Ordu komutanlıklarınca hazırlandığına dair  başlıkların bulunduğu birçok kurum içi raporun olduğu,

 “Arşiv Dosyalar” isimli klasör içerisinde MGK sunumlarının ve konuşmalarının, Jandarma Genel Komutanlığınca hazırlanmış bazı kurum içi irticai faaliyetlerle mücadeleye ve irticai gruplara ait belgelerin, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüşüphelisi Ümit Sayın ‘ın Genelkurmaya hitaben gönderdiği “Türkiye ‘nin Bütünlüğünü Ortadan Kaldırmaya Azmetmiş İç Ve Dış Düşmanlara Karşı Türk Silahlı Kuvvetlerinin Ve Akademisyenlerin Örgütlenmesi Ve Yapmaları Olası Psikolojik Savaş Üzerine Bilgilendirici Bir Ön Rapor”isimli raporun ve benzeri pek çok belgenin olduğu,


“Batı Çalışma Grubu Belgeler” isimli klasörde T.S.K içerisinde faaliyet gösterdiği iddia edilen Batı Çalışma Grubunca yapıldığı anlaşılan Türkiye ‘nin pek çok yerinde yapılmış istihbari çalışmalar, değerlendirmeler ve muhtelif raporların bulunduğu bu raporların Türk Silahlı Kuvvetleri’ne ait olmadığı resmi yazıda bildirilmiş olup şüpheli Mehmet Şener Eruygur ‘un Cumhuriyet Çalışma Grubu faaliyetlerini Batı Çalışma Grubu faaliyetlerinde kullanmak üzere özel arşivine aldığının anlaşıldığı,

“İRTBTLR” isimli klasörde Dışişleri, Emekli Sandığı, Maliye, Mülki Amirler, Mülki İdare ve Telekom da çalıştığı belirtilen pek çok şahsın ismi ve bu şahısların yanına açıklayıcı bilgiler olduğu görülmüştür. Bu şahısların gerektiğinde yararlanılmak üzere desteklenilmesi yönünde notlar alındığı bu bilgilerin bir kısmının örgütsel içerikli fişleme çalışmaları olduğu bir kısmının da örgüt içi istihbarat çalışmaları olduğu, bu tür çalışmaların şüpheli nezdinde kurulan “Özel İstihbarat Arşivi” nde saklanmak üzere şüpheliye verildiği anlaşılmıştır.

“Kuvayi Milliye Ve Emekli Dernekleri” isimli klasörde Kuvayi Milliye, Yeniden Müdafaa-i Hukuk, Ulusal Güçler Birliği, TEMAD ve ADD gibi derneklerle ilgili bilgiler ve bu derneklerin tüzüklerinin yer aldığı,

“Muhtelif Rapor Ve Dosyalar(İrtica)” isimli klasörün içerisinde irticai faaliyetler ve mücadele yolları ile alakalı pek çok değerlendirme rapor ve istihbari bilgi bulunduğu,

“Org. Büyükanıt” isimli klasör içerisinde eski Genelkurmay Başkanlarından Orgeneral Yaşar B. ‘a ait ailevi bilgiler, hesap hareketleri, kullandığı ilaçlar, sağlık durumu, dostları, bir yakını olduğu tahmin edilen maktul Mednan B. ‘ın öldürülmesiyle ilgili dava dosyalarının bulunduğu,

“Önemli Dosyalar” isimli klasörde Eski İçişleri Bakanlarımızdan Abdülkadir AKSU ‘ya ait soy kütüğü ve kişisel bilgiler, Tuncay ÖZKAN ‘la yapılan görüşmenin çözümü, Son Kararname ile atanan Emniyet müdürleri hakkında kişisel bilgiler bulunduğu,

“İsthbr Yönetim Şube Teşkilat” isimli klasör içerisinde CÇG ekibi isimli word bir kısım askeri personelin isimlerinin görüldüğü,

 “Medya” isimli klasör içerisinde “yazarlar” isimli word dosyası açıldığında pek çok gazete yazarının “öncelikli yazarlar” şeklinde gazete gazete sınıflandırıldığı,

“Muhtelif” isimli klasör içerisinde “görüşmeler 1” isimli klasör içerisinde Jandarma Genel Komutanı olduğunu dönemde görüştüğü  Mehmet Emin K., Bedrettin DALAN, Cem U., Balıkesir Valisi, Küçükçekmece Savcısı, F-BARIN, Nuray B., Ö Faruk G. ve Tuncay ÖZKAN ile yapılan görüşme çözümleri ve bu görüşmelere ait bir kısım ses kayıtlarının bulunduğu,

6 nolu cd içerisinde pek çoğu örgütün ana belgeleri olan ve daha önce pek çok örgüt mensubunda bulunan 16 ayrı word belgesinde sırasıyla örgüt dokümanları “Ajan Sanatçılar”, “Bilderberg Çetesi” , “Cihandar H yaptığı konuşma”, “Ermeni Dosyası” , “Fabrikatör” , “GLADIO Sanatçıları” , “Jitemci ve Mitçi gazeteciler” , “Mit Medya” , “Olumlu DERNEKLER ve Adresleri” , “Örtülü faaliyetler Çevik BİR” , “Özel Güvenlik Şirketi” , “Panzehir” , “Security A.Ş” , “Şirket ve Köstebekler 2” , “TV ve Analiz projesi” , “USİAD” isimli örgütsel dokümanların bulunduğu anlaşılmıştır.

Dijital İncelemelerde;

ÖRGÜTÜN TEMEL DOKÜMANLARI

Mehmet Şener Eruygur’dan ele geçirilen 13 ve 6 Nolu CD içerisinde “Bilderberg Çetesi.Doc”, “Ermeni Dosyası.Doc”,“Fabrikatör.Doc”, “Gladıo Sanatçıları.Doc”, “Tv Analiz Proje.Doc”, “Usiad.Doc”, “Ajan Sanatçılar.Doc”, “Jitemci Ve Mitçi Gazeteciler.Doc”, “Panzehir.Doc”, “Mit Medya.Doc”, “Security Aş.Doc”, “Örtülü Faaliyetler Çevik Bir.Doc”, “Özel Güvenlik Şirketi.Doc”, “Şirket Ve Köstebekler-2.Doc”, “Türk Ve Kürdü Birlikte Örgütleme Tasarımı.Doc”, “Ulusal Medya.Doc”, “Ulusal Gençlik.Doc”, “Dergi Proje Analiz.Doc”, “Devletin Yeniden Yapılanması.Pdf”, “Dinamik_Anti Tez.Pdf”, “Oluşum.Pdf”, “Ergenekon Yeni Yapılanma Yönetim Ve Geliştirme.Pdf”, “İp_Türk Ve Kürd.Pdf” dokümanların bulunduğu anlaşılmıştır.

ADD Genel Merkezi, Pınar Ö. isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde; 

“Ferit İlsever Kutlama Genel Sek.Doc” isimli MSword dosyasında; ADD Genel başkanı Av. Ertuğrul K. tarafından, Ulusal Kanal Genel Yayın Yönetmeni ve dosya kapsamında gözaltına alınan şüpheli Ferit İlsever’e hitaben yazılmış bir yazı olduğu, yazıda “..ADD Genel Merkezi aldığı ve 506 Şubesine yayınladığı bildirisiyle; “Ulusal Kanalla; amaç birliği, gönül birliği ve işbirliği” yapmaya karar vermiştir. Ulusal Kanal’ın; Kemalist Aydınlanma Devrimine saygın, antiemperyalist ve gerçeklerle tamamen bağdaşan genel yayın politikasına takdirlerimi sunmak isterim…” şeklinde beyanların bulunduğu,

“FIL10321.DOC” isimli MSword dosyası içerisinde bulunan, “ADD Genel Başkanlık” antetli 04.04.2003 tarihli ve ADD Genel Başkanı Halil İbrahim  Ş. isminin bulunduğu yazıda, Türk Solu isimli gazetenin kuruluşunun 1. yıldönümü ile ilgili kutlama mesajının bulunduğu,

ADD Genel Merkezi, Birim Toplantı Odasında bulunan, MAXTOR marka, seri numarası  2F040J0310211 olan bilgisayar hard diski içerisinde;

“Ulusal Kanal Duyurusu.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “ADD Genel Merkezi” antetli ve “Duyuru-Ulusal Kanalla Etkin Yardımlaşma” başlıklı yazıda Ulusal kanal ile gerek ADD genel merkezinin gerekse ADD şube ve üyelerinin her türlü alanda karşılıklı yardımlaşmada bulunulabileceği kararı alındığı,

13 numaralı CD içerisinde;

“Televizyon Kanallarının Değerlendirilmesi.Ppt” isimli Power Point dosyası içerisinde Jandarma İstihbarat Başkanlığı logosu ve Gizli ibarelerinin bulunduğu, bazı yerel tv kanalları halkında yapılmış değerlendirmelerin olduğu,

ADD Genel Merkezi, Pınar Ö. isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde; 

“FIL2542.DOC” isimli MSword dosyasında; ADD genel sekreteri Hüseyin Emre A. tarafından 06.08.2004 tarihinde ADD GYK üyesi ve ADD Genel Başkan danışmanı Ahmet G.’e hitaben yazılmış bir yazı bulunduğu, yazıda dernek üyesi bir şahsın Milli Savunma Bakanlığına tayini konusunda yardım talebinin yer aldığı,

13 numaralı CD içerisinde;

“006 Yök ve Üniversiteler” klasöründe “Dicle Üniversitesi111.doc” ve “MİT Rektör Fikri Canoruç.doc” isimli MSword dosyaları olduğu, içeriklerinde Dicle Üniversitesi’ndeki 2001 yılı rektör adayı seçimlerinde eski Rektör Tbp.Kd.Alb. Prf.Dr. Mehmet Ö.’ın irticai ve bölücü kesimlerin desteği ile en çok oyu aldığı, Prof. Dr. Fikri C.’un ise eski yönetime muhaliflerin ve bölücülerin oylarını alarak ikinci seçildiği, Yök’ün Mehmet Ö.’ı önermesine rağmen Cumhurbaşkanının Fikri C.’u Rektör olarak atadığı, Ohal Bölge Valiliği ve Genelkurmay’ın MİT’in yaptığı araştırma sonucu Rektör’ün uygulamalarının bölücülüğü geliştirmesine zemin hazırladığı belirtilmiş, Genelkurmay Başkanlığınca YÖK’ün uyarıldığı ve Fikri C.’un görevden alındığına dair bilgiler olduğu ve bu konularla ilgili MİT raporu olduğu,

“Burs listeleri 1.XLS” isimli excel dosya içerisinde Burs Ödenmesi için ÇEV’na Kimlikleri bildirilecek lise – üniversite öğrencilerinin olduğu liste olduğu,

“Burs listeleri 3.XLS” isimli excel dosya içerisinde Çağdaş Eğitim Vakfı Tarafından Burs Ödenecek Üniversite Öğrencileri konu başlıklı bir liste olduğu,

“Medya Değerlendirmesi.Ppt” isimli PowerPoint dosyası olduğu, “Gizli” ibareli Ulusal yayın yapan gazete, dergiler ve televizyonlar  hakkında yayın adı, yayın grubu, tandansı, iltisaklı olduğu parti ve tirajı başlıkları taşıyan listelerin, bazı gruplara ait şirket listelerine, bazı yasa ve yasa tasarısı, grup ve şirketlerle ilgili görüşlerin, bddk tarafından tasarruf mevduatı sigorta fonuna devredilen bankalar ve tasfiye edilen medya mensupları hakkında bilgilerin olduğu,

5 numaralı CD içerisinde;

“arşiv dosyalar” isimli klasörde “Doç.Dr. Ümit Sayının Genelkurmaya gönderdiği bir rapor.pdf” isimli 26 sayfalık “pdf” dosyasının, resmi bir yazı olmadığı ve 19 Temmuz 2004 tarihinde Doç.Dr. Ümit Sayın’ın Genelkurmay İstihbarat Dairesi Başkanlığı, Psikolojik Harp Dairesi, Özel Kuvvetler Komutanlığı, MGK ve ilgili birimlere gönderdiği kendi çalışması olduğu, belgenin en üstüne büyük puntolarla ve altı çizgili şekilde “Gizlidir” ibaresinin konduğu, “TSK ve Akademisyenlerin Örgütlenmesi ve Yapmaları Olası Psikolojik Savaş” konusunun ele alındığı, Türkiye'de Serv koşullarının oluşturulmak istendiğinin ABD, AB, Avrupa devletleri ve İsrail’in Türkiye'yi parçalayarak Büyük Orta Doğu Projesini devreye sokmak istediği, Ulusal güvenliğimizi tehdit eden Siyasi İrade ve TBMM’ye karşı alınacak önlemler kapsamında Kuvai Milliye Hareketinin üniversiteler üzerinden tüm Türkiye'ye yayılması, Kuvai Milliye Hareketinin TSK’nın İstihbarat Birimleri Koordinesinde olması, benzer Kemalist örgütlenmeye öğretim üyelerinin kontrolünde öğrenciler arasında da gidilmesi daha sonra Ulusalcı Güç Birliği ve Kuvai Milliye Hareketinin bir partiye dönüşmesinin sağlanması, öncelikle ADD’nin rafine edilmesi ve bu güç birliğinin pek çok sivil toplum kuruluşunu da  doğurabileceği, TSK’nın ve Akademisyenlerin iş birliği ile Türkiye ve Türklüğe karşı sürdürülen psikolojik savaşa karşı belgesel, film, televizyon, radyo kurmak, kitap basmak faaliyeti yapılması, halkı geri kazanmak için çok ciddi bir psikolojik savaş yapılması, akademisyenler ve aydınların TSK ile işbirliği içinde bulundukları bölgede üçlü beşli çalışma grupları kurması, TSK’nın çeşitli birimlerinde sivil toplum kuruluşlarında Ulusalcı kanallarda bilgiler verilmesi ve konferanslar düzenlenmesi, bu örgütlenmenin TSK’nın Gizli bilgisi etkinliği ve kontrolü altında yapılması gerektiği, TSK’nın Vatansever Kemalist Akademisyenler, Aydınlar ve Bilim Adamları ile iş birliği yapması gerektiği, bu iş birliği içinde amatör bazı çalışma gruplarının oluşturulması gerektiği gibi konuları içerdiği,

“Arşiv Dosyalar” isimli klasörde “Rektörlerle Toplantı.pdf” isimli “pdf” dosyası içerisinde; Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığı’nın 19 Eylül 2003 tarihinde “Jandarma Genel Komutanını Ziyaret Eden Rektörler” konulu ‘“Gizli”’ ibareli belgesinde rektörlerle toplantı düzenlendiği ve bu toplantıda üniversiteler, Kredi Yurtlar Kurumu, Özel Yurtlar, Eğitim Kurumlarındaki irticai yapılanmalar, 28 Şubat’ın öneminin tekrar kavranması gerektiği, bazı Polis okulları, İmam Hatip Liseleri, Türban, bazı Valiler, Sivil Toplum Kuruluşları, Hükümetin icraatları, Jandarma’nın görevlerini daha etkin uygulaması gerektiği, Rektörler’in 15-20’sinin Kubilay Olmaya Hazır Olduğu, 25 Ekim 2003’de öğretim üyelerinin cüppeleriyle Anıtkabir’e yürüyecekleri ve AKP’nin iç huzursuzlukları konularında rektörlerce ifadelerde bulunulduğu, 

7 numaralı CD içerisinde;

“Özdenin Bilgisayarı” isimli klasörde “Jandarma Genel Komutanlığının Brifingi.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde “İstanbul Üniversitesi”, “9 Eylül Üniversitesi”, “Erzurum Üniversitesi”, “ Malatya Üniversitesi”, “Trabzon Üniversitesi” Ve “Samsun Üniversitesi” rektörlerinin katılımı ile gerçekleşen toplantı neticesinde görüşülen konuların kaydedildiği,

ADD Genel Merkezi, Pınar Özer isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde; 

“Fıl4743.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; ADD Genel Başkanı Av. Ertuğrul Kazancı’nın 09.05.2006 tarihinde YÖK Başkanlığına yazdığı yazı olduğu, yazıda, Erzincan Üniversitesi Rektörlüğü için, Erzincan MYÖ Müdürü Prof.Dr. Şakir Bayındır ile Erzurum Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mulkim Sağır’ın adaylıklarının yararlı olacakları yönündeki önerinin yer aldığı,

“Fıl10232.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde, “ADD Genel Başkanlık” antetli ve “Gizlidir” başlıklı, İstanbul Üniversitesi Rektörü Kemal Alemdaroğlu’na hitaben 04.11.2003 tarihinde ADD Genel Sekreteri Kutlay Alpuğan tarafından yazılmış yazı bulunduğu, yazıda Atatürkçü Düşünce Kulüpleri Federasyonu ve bağlantıları hakkında bilgi ve belge talebinde bulunulduğu,

ADD Genel Merkezi, Pınar Özer isimli şüpheliye ait, TOSHIBA marka, seri numarası 7233195169BM8K olan flash bellek içerisinde;

“Cumhurbaşkanlığı 16.10.2006.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “ADD Genel Başkanlık” antetli ve 16.10.2006 tarihinde Şener Eruygur tarafından dönemin Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet SEZER’e hitaben yazılmış bir yazı olduğu, yazıda; o dönemde üniversitelerde gerçekleştirilecek olan rektörlük seçimlerinde Kars - Kafkas Üniversitesinde,  Prof.Dr. Abamüslüm Güven’in, Manisa - Celal Bayar Üniversitesinde,  Prof.Dr. Semra  Öncü’yü, Zonguldak- Karaelmas Üniversitesinde, Prof.Dr. Gamze Mocan Kuzey’i ADD olarak desteklediklerini bildiren bir yazı olduğu,

ADD Genel Merkezi, Nermin Yiğit isimli şahsa ait, SAMSUNG marka, seri numarası  S08EJ1UP111365 olan bilgisayar hard diski içerisinde;

“Kigem.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Cumhuriyetçi  Seferberlik  Eşgüdüm  Kurulu’nun Rektör Seçimlerine İlişkin Duyurusu” başlıklı yazı olduğu, yazıda “…Demokratik, lâik ve sosyal bir hukuk devleti olan Cumhuriyet’in karşı karşıya kaldığı tehlikeleri önlemek üzere siyasal partiler ile çeşitli toplum kuruluşları arasında eşgüdüm sağlayıp ortak bir seçim gücü oluşturmak üzere oluşturulan Kurulumuz, çok sayıda üniversite rektörünün yenilenmesine yönelik sürecin başlamak üzere  olduğu şu sırada aşağıdaki uyarıları kamuoyuna ve bu süreçte oy kullanma yetkisine sahip genç öğretim elemanlarına aşağıdaki uyarıları duyurma gereğini duymaktadır…” denilerek bazı üniversitelerdeki rektör atamaları konusunda oy kullanacak olan öğretim görevlilerine yönelik hazırlanan uyarı ve telkin içerikli beyanların yer aldığı,

ADD Genel Merkezi, Pınar Özer isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde; 

“Ato-sinan aygün-dergi alımı.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; ATO başkanı Sinan AYGÜN’e hitaben, Şadiye YEŞİLYURT ve Av.Kutlay ALPUĞAN tarafından yazılmış bir yazı bulunduğu, yazıda ATO’nun ADD’ye vermiş olduğu maddi ve manevi destekten dolayı teşekkür edildiği, ayrıca ADD tarafından çıkarılan bir derginin satın alınması yönünde talebin bulunduğu,

“Fıl15108.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde, “Ulusal Birlik Konseyi- Eş Güdüm ADD” başlığı altında, bir çok sendika, toplumsal kuruluş, üniversite, meslek odası vb. kesimler ile bazı akademik unvan sahibi şahısların isimlerinin yanı sıra  Üniversiteler: başlığı altında Kemal Alemdaroğlu, Meslek Odaları: başlığı altında Sinan Aygün, Basın: başlığı altında İlhan Selçuk, Ferit İlsever, Platformlar Ve Ulusal Güçbirlikleri: başlığı altında Av.Nusret Senem isimlerinin yazılı olduğu,

 “Dd18.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Görüşülen Bağış Yapacak Kuruluşlar” başlığı altında; “İş Bankası, TOBB 
Rıfat H., Genelkurmay Başkanlığı, ATO Sinan Aygün, TESK-Derviş G., ASO-Zafer Ç. ” “Görüşülecek Kuruluşlar” başlığı altında “Oyak,  İstanbul Ticaret Odası, USUYAD, Ülker, Sabancı, Koç, Doğan Holding ve Zorlu Grubu” yazdığı,

“Genelge.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Derneğimizin De İçinde Bulunduğu Ulusal Birlik Hareketi Platformu; teşkilatlanmasını ve hazırlıkların tamamlanmasını müteakip “Eylem Planı”nındaki uygulamalarına başlayacaktır. Bu faaliyetlerin en önemlisi ADD Şube Başkanlıklarının liderliğindeki “Alan Çalışmaları” dır. Bu çalışmalara hazırlık olmak üzere; ADD Şube Başkanlarımızca öncelikle bu çalışmalarda görev alacak olanlar tespit edilecektir. Kendi personelimize ilaveten il ve ilçede mevcut Sivil Toplum Örgütleri ile koordinasyon yapılarak bu çalışmalarda yer almaları sağlanacaktır. Yerel televizyonlardan ve basından istifade ile il ve ilçe halkı bu çalışmalara katılıma davet edilerek “Müracaat adresleri” verilecek ve müracaat edenlerden bu faaliyeti yürütecek nitelikte olanlar ismen kaydedilecektir.” şeklinde ifadelerin yer aldığı,

“Mektup.Doc” isimli MSword dosyasında; Ulusal Birlik Hareketi Platformu Adına “M.Şener Eruygur” adıyla yazılan bir yazı olduğu, yazı da, “…Bu amaçla ADDnin öncülüğünde Ulusal Birlik Hareketi Platformu plana uygun olarak hazırlıklarını sürdürmektedir. İcra edeceğimiz faaliyetlerin en önemli bölümünü “Alan Çalışmaları” kapsayacaktır….” şeklinde beyanların bulunduğu,

“UBHP Oluşumu.Doc” isimli MSword dosyasının (6) sayfadan oluştuğu, içeriğinde; “…aşağıda adları yazılı dernekler, vakıflar, sendikalar ve demokratik kitle örgütleri 5253 sayılı Dernekler Kanunu çerçevesinde ve yetkili organlarının kararı ile, ülke bütünlüğünü ve ulusal birliği korumak amacıyla, ADD Genel Başkanı Şener Eruygur’un başkanlığında Ulusal Birlik Hareketi adıyla bir platform kurmuşlardır.” şeklindeki beyanların yanı sıra toplam (39) adet sivil toplum örgütünün isimlerinin belirtildiği,

“FIL3763.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde “Ulusal Birlik Hareketini” bilinçlendirerek yaşama geçiren ADD’dir. Ulusal Birlik Hareketi’ni kavram olarak genişleterek ülke gerçeği durumuna getiren ve Türkiye İttifakı eylemselliğini gerçekleştiren ADD’dir. “Türkiye İttifakı” nın, Ulusal program yöntemiyle Kemalist siyasal iktidara yürümesi yönünde “Türkiye Birliği”ne dönüşmesinin uğraşını veren ADD’ dir. ADD; düzenleyici, birleştirici ve özgün karakterleriyle demokratik kitle eylemselliğindeki etkin varlıktır. ADD, ülke geleceğini etkileyecek Ulusalcı siyasal birlik çabalarının en önünde gayretini arttırmaktadır. Bunun olumlu sonuçları hissedilecektir.” şeklinde beyanların yer aldığı,

“FIL14152.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Ulusal Birlik Platformu oluşturulmasına rağmen bilinen nedenlerden dolayı (seçim) istenilen aktivite gösterilememiştir. Önümüzdeki zaman çok kısadır. Öncelikli faaliyetleri içeren bir “eylem planı” yapılarak uygulamaya konulmalıdır. Uzun vadeli için ADD’nin “vizyon”u, “misyon”u yeniden belirlenmeli ve bu amaç doğrultusunda teşkilatlanmaya gidilmelidir. (Bir siyasi parti mi oluşturulacak veya bir siyasi partinin arka bahçesi mi olacak veya Müdafaa-i Hukuk Kuruluşu gibi mi olacak) Amaç istikametinde yeni bir örgütlenme tarzı ve yönetim anlayışı tespit edilmelidir. Merkezi bir idare şekli mi veya şubelere insiyatif veren bir yönetim tarzı mı?” “Faaliyetlerimizde “yolsuzluk” üzerinde ağırlıklı olarak durmalıyız. Bu husus AKP’nin hassas bir yanıdır. Ali Dibo olayları kullanılmalıdır. İstismar edilmelidir.” ve “CHP temel bir kuruluştur. CHP’nin istenilen tepkiyi göstermesi için parti ile görüşmeler yapılmalıdır.” şeklinde beyanların yer aldığı,

“FIL13851.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “20 MART 2004  D.T.C.F/ Farabi Salonunda Yapılan “Ulusal Birlik Kongresi’ne Katılan Kuruluşlar” başlıklı belgede, Demokratik Kitle Örgütleri başlığı altında; ADD, USİAD, Platformlar: başlığı altında Ulusal Birlik Hareketi, Ulusal Güçbirliği Hareketi, Ulusal Güçler Birliği, Partiler: başlığı altında İP, Basın: başlığı altında Yeni Hayat, Aydınlık, Ulusal Kanal, Cumhuriyet, Odalar: başlığı altında ATO, Ulusal  Birlik  Konseyi: başlığı altında, Prof.Dr.Kemal Alemdaroğlu, Ferit İlsever, Nusret Senem, isimlerinin yazılı olduğu,

“FIL13738.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Dergah, Cemevi ve Tanıtım Derneği Başkan ve temsilcilerinden oluşan 37 şahsın adı, soyadının ve ünvanlarının yazıldığı,

ADD Genel Merkezi, Pınar Özer isimli şüpheliye ait, TOSHIBA marka, seri numarası  7233195169BM8K olan flash bellek içerisinde;

“Haziran-Aralık2006.Doc” isimli MSword dosyasında, ADD’nin ADD Genel Merkezinin 01.06.2006 tarihinden 31.12.2006 tarihine kadar Gelir- Gider Durumunu belirtir cetvelin bulunduğu, cetvelde ADD’ye bağışta bulunan bazı şahısların ismi ile yaptıkları bağış miktarlarının yazılı olduğu, bu şahıslar arasında Eski Cumhurbaşkanlarından Ahmet Necdet S.’in 100.000.00 YTL İlhan SELÇUK’un 50,00 YTL bağışta bulunduğunun belirtildiği,

Mehmet Şener Eruygur  isimli şahsa ait, Hitachi  marka, seri numarası  2679301F3PX1LY olan bilgisayar hard diski içerisinde;
“Vizyon Belgesi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Türkiye, gerçek anlamda bir ‘karşı-devrim’le yüz yüzedir. 1923 Cumhuriyeti’nin temel değerleri delik deşik edilmektedir. Hazırlanan yeni anayasa sadece iktidar partisinin ve İkinci Cumhuriyetçilerin istekleri doğrultusunda şekillenirse Ilımlı İslam Cumhuriyeti'ne doğru gidişin önü büsbütün açılmış olacaktır. Bu gidiş önlenemediği takdirde Türkiye'nin ulus-devlet yapısı, devletin tekil yapısı, ulusun birliği, rejimin laikliği ve demokratikliği birkaç yıl içinde köklü bir değişim geçirecek, ülke emperyalist merkezlerin iradesiyle uyumlu hareket eden işbirlikçi bir yönetimin eliyle aşırı lüks ve zenginlik ile yoksulluğun bir arada olduğu, sıradan bir Orta-Doğu ülkesine benzeyecektir. Bunun, önüne geçilemediği takdirde, olumsuzluk zamanla Türkiye’nin temel jeopolitik çıkarlarının kaybı (KKTC'nin tasfiyesi, Ege'de 12 milin kabulü, GAP Bölgesi ve Boğazlarda ‘uluslararası Yönetim’e bir şekilde geçilmesi vb.) gibi kabul edilemez noktalara dek uzanacaktır.”

“Bu noktada Demokratik Kitle Kuruluşları’na (STK'lara) çok önemli bir görev düşmektedir. Kitlesel muhalefeti partiler-üstü bir yaklaşımla, sadece 1923 Cumhuriyeti'ni koruma ve savunma, Türkiye'yi iç ve dış karşıt güçlerin elinden, iradesinden geri alma ekseninde ve çağdaş uygarlık doğrultusunda ilerletme, geliştirme ekseninde yapmak gerekmektedir.Ne var ki bu, aslında en başta bu eksende güven veren bir siyasal partinin varlığıyla, onun organik olmasa da ideolojik kılavuzluğunda oluşacak bir şeydir. Kaldı ki söz konusu örgütler de halen çeşitli zaaflar taşımaktadırlar. En önemlisi de kılavuz bir siyasal vizyonun, söylemin, stratejinin yoksunluğundan ötürü bir türlü olması gerektiği gibi bir eşgüdüm kurulamamış olmasıdır. Genel kurmayından yoksun dağınık bir ordu manzarası bundan ileri gelmektedir ve bunun mutlaka aşılması gerekmektedir.”

“Aziz ulusumuz, (…) Partisi olarak bizler, bir toplumdaki siyasal, kültürel, ekonomik, sosyal ve benzeri kurumları, o toplumun kendine bakışının belirlediğine inanıyoruz. Toplumun kendine bakışını ise, bilindiği gibi coğrafyadaki konumundan tarihsel geçmişine, sanattan felsefeye, geleneklerden ata yadigârı efsanelere ve dinsel inançlara kadar çok değişik unsurların etkilediğini düşünüyoruz. Ama bize göre bu etmenlerin en ağırlıklı olanı, toplumun ekonomik, kültürel ve sosyal gelişme düzeyidir. Esasen gelecek tarihin oluşumunu da en ciddi biçimde evrimleşme sonucu ulaşılan gelişme düzeyi etkiliyor.” şeklinde beyanların yer aldığı,

5 numaralı CD içerisinde;

“Önemli Dosyalar” klasöründe “KD_bülteni_1.ppt” isimli 16 sayfalık Powerpoint sunumunda, Ali B. isimli kişiden  kuvaimilliyehareketi@yahoogroups.com adresine gönderildiği anlaşılan mesaj olduğu, mesajda “01 2003 ASAM Günlük Küresel Değerlendirme bülteni Ek’te değerli bilgilerinize sunulmuştur” ibaresinin yer aldığı, 20 ile 45 yaş arası kişilerin aralarına katılarak birlikte bu yolda yürümelerini tavsiye ettiği, ASAM Avrasya Stratejik Araştırmalar Merkezi Günlük Değerlendirme Bülteninin yer aldığı Amerika, Avrupa, Balkanlar, Kafkasya, Ortadoğu, Rusya, Ukrayna, Türkistan, Uzakdoğu, Pasifik başlıklarının altında konu ile ilgili değerlendirmeler olduğu,

“Önemli Dosyalar” klasöründe “Kuv_K_Brf_degerlendirme.ppt” isimli PowerPoint dosyası içerisinde; “Kuvvet Komutanlıklarına Takdim Sonuçlarının Değerlendirilmesi” başlıklı, 30 Ocak 2004 tarihli bir sunum olduğu, söz konusu sunumda ‘Afiş Çalışmaları’, ‘Basınla İrtibat ve Bilgilendirme Çalışmaları’, ‘YF: 01 100.000 Mektup Çalışması’, ‘Web Sitesi Çalışması’, ‘İrticai Faaliyetlerle Mücadele Semineri’, ‘Av. Orhan PEKMEZ’in AİHM’de Açtığı Dava’, ‘Üniversite Radyoları’, ‘Hükümetin Acil Eylem Planı’, ‘Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu’, ‘AB Tarafından Finanse Edilen Projeler ve Bu Kapsamda İnsanca Yaşam Projesi’, ‘Kamu Yönetimi Temel Kanunu Tasarısının Arka Planı’, ‘Uluslar arası Muhafazakarlık ve Demokrasi Sempozyumu’, ‘Türkiye’deki Sendika ve Konfederasyonların Temel Dinamikleri ile İlgili Güncel Değerlendirmeler’, ‘Medyanın Durumu ve Hükümetin Medyaya Yönelik Faaliyetleri’ ve ‘Çeşitli Menfaat Gruplarının İlişki ve İltisakları’ yan başlıklar olarak ele alındığı,

Söz konusu yan başlıklardan ‘Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu’ altında aşağıdaki maddelerin yer aldığı görülmüştür. 
· Ulusal Birlik Hareketi lideri Prof.Dr. Bülent B. ile ilişkiler ilave tedbirler alınarak ihtiyatla sürdürülecektir.

· Prof.  B. denetim altında tutulacak,

· Alınacak tedbirlerle inisiyatif elde tutulacak ve Ulusal Birlik Hareketinin bize bağımlı olarak; İstihbarat Başkanı ve Sn. Komutanın talimatları doğrultusunda hareket etmesi sağlanacak,

· İstihbarat Başkanı Prof. B. ile bu kapsamda bir görüşme yapacak,

· Ulusal Birlik Hareketi içerisinde yer alan STK’nın kurumsal ve bireysel biyografik istihbaratı yapılacak, sakıncalı görülen STK’nın platformdan dışlanması sağlanacak,

· Çağdaş Eğitim Vakfı platform kapsamında yönlendirilecek,

· Ulusal Birlik Hareketi ile ilişkilerin bir emekli general aracılığı ile sürdürülmesi konusu incelenecektir, şeklinde beyanların yer aldığı ayrıca pek çok konunun takibinin ‘Cumhuriyet Çalışma Grubu’ tarafından yapılacağı,

13 numaralı CD içerisinde;

“UBK.doc” isimli MSword dosyası içerisinde, Ulusal Birlik Kurultayı (UBK) açıklamaların, katılımcıların, toplantı gündeminin, konuşmacıların konuşmalarından alınan önemli noktaların ve kurultay ile ilgili değerlendirmelerin bulunduğu,

“Olumlu Dernekler Ve Adresleri.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde Ankara’da Olumlu İstihbaratı Yapılan Dernekler başlıklı liste olduğu,

“Sendikaların İncelenmesi.Ppt” isimli PowerPoint dosyası içerisinde, Türkiye’deki sendikaların temel dinamikleri ile tanımlandığı  ve Sendika ve Konfederasyonları; Hükümet karşıtı, yönlendirilebilir, Hükümet yanlısı ve eylemlilik, ulusal menfaatlere ilgi, dış bağlantı, mali güç, yolsuzluk, sol, sağ, dinci, yönetici zafiyeti, şeklinde sınıflandırıldığı ve bazı sendikaları “kritik bir sendika” olarak nitelendirdiği görülmüştür.
 ADD Genel Merkezi, Pınar Özer isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde; 

 “FIL3944.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Amaç: başlığı altında “CHP, tüm çalışmalarını halkın yararına yaptığını kamuoyuna daha net anlatmalıdır. Halkın yani sade yurttaşın düşüncelerini, beklentilerini ve istemlerini parti yönetimine daha kolay nasıl yansıtabilir? Sorusunun cevabı bu projededir. Bugüne kadar Türkiye’de hiçbir siyasi parti tarafından uygulanmayan bu proje tamamen parti yararına olacaktır.” Yöntem: başlığı altında Bunun için; 444 .. .. -444 .. ..  gibi ücretsiz telefon hatları  oluşturulacaktır. Yeni Genel Merkez Binasında bu amaçla ayrı bir birim oluşturulabilir. Yurttaşların düşünceleri anında bilgisayar ortamında online sistemi ile Demokratik Kitle Örgütü Ve Halkla İlişkiler Sorumlusu’na iletilecek; elde edilen bilgiler haftalık raporlar halinde parti yönetimine sunulacaktır.” Amaç: başlığı altında ise “Ülkemizde sayısı 56 yı aşan etkili Demokratik Kitle Örgütü vardır. Amaç ve işleyiş olarak CHP’ye yakındır. Bize düşen, bu Demokratik Kitle Örgütleriyle özel olarak ilgilenecek, parti çalışmalarını Demokratik Kitle Örgütlerine özel olarak anlatacak bir adımı atmaktır, bir görevlendirmeyi yapmaktır.” şeklinde ifadelerin bulunduğu,

“FIL2240.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde “ADD Türkiye örgütünde yer alan aşağıdaki isimler önümüzdeki yerel seçimlerde Cumhuriyet Halk Partisi listelerinden Belediye Başkanlığı ve Belediye Meclis Üyeliği için yer almak istemektedirler.” şeklinde beyanların ve isim listesinin yer aldığı,

“FIL3603.DOC” isimli MSword dosyası içerisinde “Sayın Milletvekili, Ulusun kaderinde çok önemli bir yer işgal edecek Cumhurbaşkanlığı seçiminde Siz tarihi ve çok önemli bir görev üstlenmiş bulunmaktasınız. Lütfen, Cumhurbaşkanlığı seçimine katılmayarak, bu tarihi görevi yerine getirmenizi bekliyor ve saygılar sunuyorum.” Mesajın ekteki elektronik posta adreslerine gönderilmesini önemle rica ederim.” şeklinde beyanların yer aldığı, ayrıca ANAP, DYP, GENÇP, BAĞIMSIZ milletvekillerinin ad soyad ve e-mail adreslerinin kayıtlı olduğu,

5 numaralı CD içerisinde;

“Önemli Dosyalar” klasöründe çok sayıda resim, MSword ve Powerpoint dosyaları olduğu, dosyaların içerisinde mevcut hükümetin yapmış olduğu atamalarla ilgili isim listeleri olduğu, atanan kişilerle ilgili “Milli görüşçü, Tarikat veya cemaatin mensubu, imam hatipli gibi tanımlamalar yapılarak bu konuda rapor düzenlendiği, atamalarla ilgili etnik kimliklerinde öne çıktığından bahsedildiği, ayrıca yapılması gerekenler başlığı adı altında Bakanlık Merkezinde yapılan atamaların titizlikle takip edilmesi, rapor edilmesi yapılacak yeniden düzenleme çalışmasında görevden alınacak kişilerden çok yerlerine atanacak kişilerin daha önemli olduğu, geçmiş dönemlerde bu tür yanlışlıkların yapıldığının anlatıldığı ve 28 Şubat sürecinin örnek gösterildiği, bazı atamaların her şart altında engellenmesi gerektiğini, AKP hükümeti tarafından yapılan kadrolaşmanın bu şekilde devam etmesi halinde geriye dönülemez boyutlara ulaşacağının anlatılarak önlenmesi açısından rapor hazırlandığı,

“Önemli Dosyalar” klasöründe “b19.PPT” isimli 4 sayfalık Powerpoint dosyası olduğu, içeriğinde İstihbarat Başkanlığı Plan Koordinasyon ve Güvenlik Daire Başkanlığı Yönetim Şube Müdürlüğünce 18.12.2003 tarihinde hazırlanmış Özgür Gündem gazetesinde yer alan Recep Tayyip Erdoğan hakkındaki basın bültenleri olduğu,

“Önemli Dosyalar” klasöründe “b26.ppt” isimli 24 sayfalık “Gizli” ibareli Powerpoint dosyası olduğu, içeriğinde;  Jandarma Genel Komutanlığınca  16 Aralık 2003 tarihinde Tuncay Özkan ile bir görüşme yapıldığı, görüşmenin kayda alındığı ve çözümünün yapıldığı anlaşılmaktadır. Görüşmeyi yapan kişinin “Başkan ve D.Başkanı” olarak yazıldığı, bu nedenle Tuncay Özkan’ın görüşmesinde askeri kesimden iki şahsın bulunduğu anlaşılmıştır. Görüşmede Siyasetten bahsedildiği ayrıca Mehmet Emin K. den bahsedilerek Askerlerin ona verdiği destekten söz edildiği, Tuncay Özkan’ın  Recep Tayyip Erdoğan karşısında çalışma yapabilmesi için yaptığı işleri anlattığı, bu konu ile ilgili Televizyon programlarını anlattığı yine görüşmenin bir bölümünde eski İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ali Müfit G. ile görüşme yapıldığı, ANAP, DYP gibi partilerle birleşik cephe kurulması ile ilgili çalışma yaptıklarını anlattığı, Ali Müfit G.’nın İstanbul Televizyonu isminde bir kanalının olduğu, kendisinin bunu almak istediğini söyleyerek askerlerin desteğini istediği, Ali Müfit G. ile görüşmediğini ancak Bedrettin Dalan ile görüştüğünü, bunun bir Ulusal duruşu ortaya koymak açısından gerekli olduğunu anlattığı ve destek istediği görülmüştür. (Bu konu ile ilgili yine Mehmet Şener Eruygur’dan ele geçirilen ve eski Deniz Kuvvetleri Komutanı Org. Özden Ö.’e ait olduğu anlaşılan günlüklerde “24 Aralık 2003” başlığı altında yer verildiği ve Tuncay Özkan’ın görüşmesinin günlüğe aktarıldığı bilinmektedir.) Görüşmenin devamında Tuncay Özkan’ın “Benim operasyonda bizim birlikte yapmamızı düşündüğüm şey şudur” diyerek konuştuğu Başkan isimli şahsa Ulusal duruşun gerçekleşebilmesi için Mehmet Emin K. ile ilgili operasyonun mutlaka gerçekleşmesi gerektiği, ikinci yedek bir sistem olarak ta Ali Müfit G.’nın elinden televizyonun alınması ve olayın organize edilmesi gerektiği, bunun içinde Ali Müfit G.’ya psikolojik baskı yapılması gerektiği, bu sayede yerel seçimler öncesinde Mehmet Emin K.’n Show TV  de yaptıramadığı her şeyi orada yapma ve seslendirme imkanının gerçekleşeceğini söylediği, karşı görüşmeci D.Başkanı’nında “İktidara vurulacak darbe için bu çok önemli dediği” Tuncay Özkan’ında devam eden konuşmasında bu konularla ilgili tüm hazırlıkları tamamladığını söyleyerek Mehmet Emin K., Show TV ve Ali Müfit G. ve İstanbul Televizyonunu  kastederek “Ben hem o tarafı istiyorum, hem o tarafı istiyorum, çünkü ben büyük oynamak istiyorum yani o tarafa geldiğim zamanda bak şu kadar sponsorluk şu kadar reklam, bütün burası bir psikolojik harekat merkezi gibi kullanılır” diyerek görüşme yaptığı askeri kesimden bu konuda destek istediği, perde arkasında kendisinin olacağını anlattığı, perde arkasında Akşam gazetesi, Show TV gibi medya kuruluşlarında kendi istediği program ve haberleri yaptıracağını anlatarak “Akşam operasyonunu tamlayıp, İstanbul TV’yi ele geçirebilirsek bunların işi biter” dediği, devamındaki görüşmeler de “ gelecek Türkiye’yi inşa edebilmek için bir tek koşul var, Türk medyasını aynı zamanda kontrol edebilmek”, “ Akşam gazetesindeki planı tamamlayabilip orada kalabilirsek, İstanbul TV’yi başarabilirsek böyle bir güç oluşacak” diyerek medya ile ilgili planlarını açıkladığı, bunun gerçekleşebilmesi için 5 milyon dolara ihtiyacı olduğunu söylediği, gönüllülük esası ile bu paranın toplanabileceğini anlattığı, Mehmet Emin K.’in kendisini Akşam gazetesi ve grubundan çıkarma kararından geri adım atmasının gerektiği, K.’in ve kendisinin bu günlere gelmesindeki en büyük desteğin TSK’dan geldiğini anlattığı, medyada yapılacak operasyon sonrasında siyasetin kendine geleceğini söylediği ve yerel seçimlerde AKP’nin kendi içerisinde  üçe dörde bölünmesinin zorunlu olduğu, bunun için Erkan MUMCU ve BAŞESKİOĞLU’nun biraz körüklenmesi gerektiğinden bahsettiği, Erkan MUMCU ile görüşme yaptığı ve onların kendisini TSK’nın temsilcisi gibi gördüklerini bu yüzden TSK bir darbe ile gelip benim kafamı uçuracak diye korktuklarını, bu yüzden bu programın yılbaşından önce gerçekleştirilmesi gerektiğini, bu sayede  İstanbul TV’nin bir kale haline getirilebileceğini anlatarak konuştuğu askeri şahıslara “ dediğim gibi maliyeti size 500 bin dolardır. İhtiyaca göre şekillenir” diyerek askeri kesimden görüştüğü şahıslardan bu konuda destek istediği, yine görüşmenin bir bölümünde, Ayhan M., Adil Serdar SAÇAN’dan bahsederek Adil Serdar SAÇAN’ın bir deposunun emniyetçe basılması ve el konulan dokümanlardan bahsettiği,

“Kamu Yönetim reformu” klasöründe 5 adet dosya olduğu, içeriklerinde AKP hükümetinin Kamu Yönetimi reformu Politikaları hakkında geniş kapsamlı raporların yazıldığı, Kamu Yönetimi reformu klasöründeki “Bilgi Notu-Kamu G.P.P.'den gelen.doc” isimli MSword dosyasında 9 Nisan 2003 tarihili ve “Gizli” ibareli bilgi notu olduğu T.C.’nin Yeniden Yapılandırılması Çalışmaları hakkında komuta katına bilgi sunulduğu ve bu konuda yapılacak birçok değişikliğin, devletin tahrip edilmesi, ülkenin bölünmez bütünlüğü ve Atatürk ilke ve inkılapları çizgisinden sapmalar ile sonuçlanabileceği bu nedenle Kamu Yönetimi reformu ile ilgili hazırlanan yasa tasarısının süratle elde edilerek incelenmesinden bahsettiği, bilgi notunun altında İsth. Bnb. Alp Hasan Ş.’in isminin olduğu, klasörde bulunan diğer dosyalarda ise bu konu ile ilgili basında çıkan haberlerinin yer aldığı,

“Siyasi Partiler\06 2002 Milletvekili Seçimleri değer” klasöründe 13 adet muhtelif dosyalar bulunduğu, içeriklerinde 2002 dönemine ait Siyasi partilerin genel seçimlerde aldıkları oy oranları, milletvekilleri ve diğer konularda istatistiki verilerin yer aldığı, 

“Siyasi Partiler\06 Belediyeler Arz” klasöründe 8 adet muhtelif dosyalar bulunduğu, içeriklerinde çeşitli dönemlere ait yerel şeçimlerde Siyasi partilerin almış oldukları Belediye Başkanlıkları ve Belediye Başkanlarının isim listelerinin olduğu, istatistiki bir şekilde hazırlandığı, ayrıca Belediyelerdeki yolsuzluk faaliyetleri ile ilgili rapor olduğu, yine belediyelerde irticai faaliyetleri tespit edilen Belediye Başkanlarının isimlerinin çizelge halinde yazılarak “Süleymancı, İrticai düşünce yapısına sahip, Milli Görüş, Nakşibendi, Bilinmiyor” gibi ibarelerin olduğu ve liste şeklinde hazırlandığı,

“RP ve FP” klasöründe 2 adet alt klasör ve 2 adet dosyaların olduğu, Refah Partisi ve Fazilet Partisi hakkında seçimlerle ilgili istatistiki bilgilerin ve değerlendirmelerin olduğu, “RP 'nin gelecekteki stratejisi ve alınabilecek tedbirler.doc” isimli 16 sayfalık ve “Gizli” ibaresi bulunan dosyada K.K.K’lığı ve Hv.K.K.’lığı İstihbarat Başkanlıklarının ‘RP’nin Gelecekteki Stratejisi ve Bu Konuda Alınabilecek Tedbirler’ başlığı altında bir rapor hazırlandığı, Siyasal İslam ile ilgili bilgilerin verildiği ve bir dizi önlem alınması ile ilgili durum değerlendirmelerinin bulunduğu, bunlar arasında İslami sermayenin oluşturulmasına engel olunması, irticaya destek veren Vali ve Kaymakamların devlet kadrolarından uzaklaştırılması gibi konuların bulunduğu,

“Siyasi Partiler\SEÇİMLER” klasöründe muhtelif dosyalar bulunduğu, bu dosyaların içeriklerinde değişik dönemlere ait genel ve yerel seçimlerle ilgili istatistiki verilerin ve raporların çizelgeler halinde yazılmış olduğu, ayrıca “Lojman1 oy.doc”, “Lojman oy.doc”, “LOJMAN1 oY.ppt” ve “LOJMAN oY.ppt” isimli dosyalarda “Etimesgut bölgesindeki K.K.K’lığı, Hv.K.K.’lığı, Başkent Üniversitesi personeline ait lojmanlarda” ve “İzmir Garnizonunda lojmanların bulunduğu bölgelerde” kullanılan oy oranlarının partilere göre dağılımını gösterir çizelgeler olduğu, “Seçimler Asker adayla 2033.xls” isimli excel dosyasında ise TSK ve K.K.K’lığı kökenli milletvekilleri başlıkları altında emekli olan askeri personelin hangi partilerde aday olduğunu gösterir çizelge halinde tabloların olduğu,

13 numaralı CD içerisinde;

“019 Siyasi Partiler” klasöründe “Siyasi partiler-Seçimler-Tarikat bağ.xls” isimli excel dosyası olduğu, içeriğinde ise 5 adet çalışma sayfası bulunduğu bu dosyalarda mevcut siyasi partilerin isimlerinin çizelge halinde yazıldığı ve milletvekili sayılarının belirtildiği, partiler içerisindeki yapılanma ile ilgili “Nakşi, Kadiri, Adıyaman, Fettullahcılar, Yeni Asya grubu, Süleymancılar” şeklinde tanımlamaların bulunduğu ve kişi isimlerinin de yazılarak parti içindeki konumlarının belirtildiği,

“019 Siyasi Partiler\RP FP\FP Kongresi” klasöründe “Gizli” ibareli “FP 1 nci olağan Kongresi.doc” isimli MSword dosyası olduğu, Fazilet partisinin 14 Mayıs 2000 tarihinde yapılan 1.Büyük Olağan Kongresinin Değerlendirme Raporu olduğu,

“019 Siyasi Partiler\RP FP” klasöründe “RP 'nin gelecekteki stratejisi ve alınabilecek tedbirler.doc” isimli MSword dosyasında, “K.K.K’lığı ve Hv.K.K.’lığı İstihbarat Başkanlıkları RP’nin Gelecekteki Stratejisi ve Bu Konuda Alınabilecek Tedbirler” başlıklı rapor olduğu, RP ve siyasal islamla ilgili bilgilerin yer aldığı, partiye yönelik izlenecek strateji hakkında bilgiler verildiği bu doğrultuda tedbirlerin zamanında alınabilmesi için oluşturulan BÇG (Batı Çalışma Grubu) nin çalışmaları ve rapor sisteminin aynen devam ettirilmesi, askeri okullara girişte araştırmaların en ince detayına kadar yapılması, İslami sermayenin oluşturulmasına engel olunması gibi bir çok konunun yer aldığı,

“019 Siyasi Partiler\SEÇİMLER” klasöründe 6 adet “Gizli”  ibareli MSword dosyası olduğu, “2002-2004 seçimlerinin karşılaştırması.doc” isimli dosyada, 2 Kasım 2002 genel seçimleri ile 28 Mart 2004 yerel seçimlerinin karşılaştırılması ve değerlendirilmesi hakkında rapor olduğu, AKP, CHP, MHP ve diğer partilerin seçimlerde almış olduğu oy oranları ile karşılaştırılmalarının yapıldığı, diğer dosyalarda ise siyasi partilerin seçimlerde izleyeceği programlar ve oy oranlarının yer aldığı,

“AKP eski Dönemsel Raporlar” klasöründe 7 adet “Gizli” ibareli MSword dosyalarının olduğu, “analiz3.doc” isimli dosyada hükümetin eğitim ile ilgili uyguladığı politikalar hakkında rapor olduğu, çıkartılan yasalar ve uygulamalarla ilgili çizelge halinde hazırlanmış yazı olduğu, “analiz5.doc” isimli dosyada çıkartılan yasalarla ilgili sonuç ve değerlendirmelerin bulunduğu, burada, gayrıresmi olarak örgütlendiği bilinen Fettullah GÜLEN cemaati meşrulaştırılmakta gibi yorumlara yer verildiği, “İrtica.doc” isimli dosyada AKP milletvekilleri, bürokratlar, Belediye Başkanı, Konya’da düzenlenen izcilik kampından örnekler verilerek yapılan irtica ile ilgili uygulamaların yazıldığı, “İrtica A5 Metin.Doc” isimli dosyada irticai faaliyetlerin değerlendirme raporu olduğu ve tarihi gelişimi ile ilgili bilgiler verildiği, radikal dini gruplar, tarikatlar, irticai terör örgütleri gibi gruplardan bahsedildiği, haklarında bilgiler verildiği, “İrticai faaliyetler KKK Arzı.doc” isimli dosyada irticai ve diğer yıkıcı faaliyetler hakkında rapor olduğu, “Kadrolaşma .doc” isimli dosyada irticai faaliyetlerle ilgili kadrolaşmalardan bahsedildiği, “Terör .doc” isimli dosyada ise Siirt Belediyesinde Hizbullah terör örgütü üyesinin görevlendirilmesi ile ilgili bir yazı olduğu,

“Gnkur. AKP takip formu\Özeti” klasöründe 6 adet dosya olduğu, “Gizli” ibareli K.K.K’lığı İstihbarat Başkanlığı logosunun bulunduğu 02 Aralık 2002 tarihli “AKP’ nin Acil Eylem Planı, Hükümet Programı ve Basına Verilen Demeçlerdeki Vaatlerinin İncelenmesi” başlıklı dokümanlarda çizelge halinde hazırlanmış mevcut hükümetin programı ile ilgili bilgilerin yer aldığı, programı ile ilgili neyin amaçlandığı ve uygulamaların yer aldığı, partinin takip edilmesi ile ilgili bir çizelge olduğu,

“AKP Genel Değerlendirmesi” klasöründe “00 AKP Değerlendirmesi Metin 1.doc” isimli 34 sayfalık  “Gizli” ibareli MSword dosyası olduğu, içeriğinde AKP parti ve milletvekilleri ile ilgili değerlendirme notlarının bulunduğu, “Nakşibendi olduğu biliniyor, Nurcu tarikatı, Yeni Asya grubuna bağlı” gibi tanımlamaların bulunduğu, “Gizli” ibareli “Hepsi.doc” isimli 46 sayfalık MSword dosyasında çeşitli yasa değişiklikleri, atamalar ve TSK aleyhindeki basında yer alan haberlerle ilgili analiz raporları olduğu, “Hepsi Esas.doc” isimli 76 sayfalık “Gizli” ibareli MSword dosyasında AKP ve seçimler hakkında genel bilgi notları olduğu, irtica ve başörtüsü hakkında değerlendirmelerin yapıldığı, bu konu ile ilgili yapılan yasa değişikliklerinin rapor haline getirildiği, “Kadrolaşma özeti.doc” isimli 1 sayfa ve “Gizli” ibareli MSword dosyasında kadrolaşma ile ilgili istatistiki bilgiler verildiği,

“AKP ort sınıf” klasöründe “01 AKP'nin orta sınıf projesi  planı esas metin.doc” isimli “Gizli” ibareli ve 32 sayfadan oluşan MSword dosyasında, AKP ile ilgili araştırma notları olduğu “AKP’nin irticaya zemin hazırlayan faaliyetleri” gibi başlıklar altında değerlendirmelerin yapıldığı, irticai kurum ve kuruluşlar, irticai grupların Avrupa yapılanması, İslamcı ticari kuruluşlar gibi başlıklar halinde incelemelerin yapıldığı,

“AKP'nin Beyin Takımı------” klasöründe 11 adet “Gizli” ibareli dosya bulunduğu, AKP ile ilgili geniş kapsamlı araştırma ve değerlendirme raporları olduğu, seçimler kadrolaşma, eğitim,  AB süreci, türban gibi konularda değerlendirmelerin yazıldığı, K.K.K’lığı Eğitim ve Doktrin Komutanlığınca Samsun ilinde AKP ile ilgili rapor halinde düzenlenmiş üst yazı olduğu, ayrıca “AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli dosya olduğu ve çok sayıda milletvekilinin kişisel verilerinin kaydedildiği görülmüştür.

ADD Genel Merkezi, Pınar Ö. isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde;

“Alan Çalışması-Tamer Paşa.Doc” isimli (2) sayfalık ve “Alan Çalışması Rehberi” başlıklı MSword dosyasında; “Çalışmalarımızı özellikle geçen seçimde oyunu kullanmamış olanların bulunduğu bölgelerde yapmalıyız. İl ve İlçe Seçim Merkezlerinden bu bilgiler temin edilebilir. Bilahare varoşlar daki çalışmalar sürdürülmelidir. Her Sivil Toplum Örgütüne ve üyelerine sorumluluk sahaları verilmelidir. Ayrıca, halktan yakın tanıdıklarımızdan bu görevi yürütebilecek nitelikteki kişiler bu çalışmalara davet edilmelidir. Kahvehane sohbetleri veya toplantı düzenlenerek yapılacak görüşmelerde o bölgede sevilen ve sözü dinlenen, sayılan kişilerden yararlanılmalıdır.” ve “Ev Görüşmelerinde;-Öncelikle her hangi bir partili olmadığımız, Sivil Toplum Örgütü (….) mensubu olduğumuz belirtilmelidir. Mutlaka oy kullanılmasını, Eğer izin veya başka bir nedenle bulunulan mahalden ayrılacaksa, seçim için dönerek mutlaka oy kullanmasını, bunun tarihi  bir görev olduğu, Bölücülük, din istimrarcılığı yapan hiçbir partiye oy verilmemesini, Eğer oy vereceği partinin meclise girme olasılığı zayıf ise bu durumda oyunun boşa gitmemesi için bir değerlendirme yapmasını, yapılmış seçim anketlerinden de istifade ederek kendi siyasi tercihine yakın ve meclise girme olasılığı olan bir partiye oy vermesini, mühürü oy pusulasına vurduktan sonra mürekkebin kuruması için beklemesini, ondan sonra oy pusulasını katlayıp zarfa yerleştirmesini, Bu seçimin Türkiye’nin geleceği açısından çok önemli olduğu..” şeklinde siyasi seçimlerde halkın yönlendirilmesinde uygulanacak yöntemlerin sıralandığı, 

“FIL2240.DOC” ve “FIL2241.DOC” isimli MSword dosyasında; ADD Genel başkanı Av. Egtuğrul K. tarafından 05.02.2004 tarihinde CHP Genel Başkanlığına hitaben yazılmış yazının bulunduğu, yazıda; gerçekleşecek olan yerel seçimlerde Cumhuriyet Halk Partisi listelerinden Belediye Başkanlığı ve Belediye Meclis Üyeliği için yer almak isteyen ve ADD Türkiye örgütünde yer alan toplam (61) kişinin isim listesinin bulunduğu,

“FIL3603.DOC” isimli MSword dosyası içerisinde, ADD Genel sekreteri İzzet Polat A. tarafından 25.04.2007 tarihinde ADD Şubelerine gönderilmiş bir yazı bulunduğu, yazıda “toplam (27) adet milletvekilinin isim ve mail adreslerinin bulunduğu ve bu milletvekillerine, gerçekleşecek olan Cumhurbaşkanlığı seçiminde oylamaya katılmamaları yönünde direktifleri belirtir mesajların şube başkanlıklarınca iletilmesi” talimatı verildiği,

“FIL4159.DOC” isimli MSword dosyası içerisinde; “ADD’nin Hedefi Var”  başlığı altında ADD’nin kuruluş amacından ve yürüttüğü faaliyetlerden bahsedildiği, bu bağlamda ADD’nin hedefleri çerçevesinde; “…ADD, hedefini net koymalıdır: Hem örgütsel hem de ulusal bazda hedeflerini yeniden ve iddialı bir şekilde belirlemelidir. ADD, Kurumsallaşmasını tamamlamış bir şekilde, siyaseti yönetme ve yönlendirme etkinliğine sahip olmalıdır… ADD sıradan bir dernek misyonuyla hareket edemeyecek kadar yüce bir ideal örgütüdür. O yüce ideal, Türkiye’nin kurtuluş reçetesini sunmaktadır. Bu nedenle, o yüce ideali iktidar yapmanın, iktidarı ele almanın zamanı çoktan gelmiştir….” şeklinde yazıların bulunduğu,

“FIL3944.DOC” isimli (3) sayfalık MSword dosyası içerisinde; “Projele-1: Halkın Mesaj Hattı” başlığı altında; CHP’nin halkın gözündeki itibarını tekrar kazanarak muhalefet partisi çizgisine çekilebilmesi için planlanmış üç adet projeden bahsedildiği, bu projeler arasında vatandaşın kolayca parti ile irtibatını sağlayacak telefon hatlarının oluşturulması, toplumsal kitle örgütleri ile birlikte hareket edilmesi, dönem dönem vatandaşlara mesaj ve mektupların gönderilmesi gibi yöntemlerin uygulanması gerektiği yönünde bilgilerin bulunduğu,

“FIL5873.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde bulunan, “ADD Genel Başkanlık” antetli ve 23.05.2007 tarihli yazıda “Seçim öncesi saha çalışmaları kapsamında ADD içinde dayanışma duygularını pekiştirmek ve TBMM üyeliğine mümkün olduğu kadar çok Atatürkçünün seçilmesine katkı sağlamak için çalışma yapılacaktır. Bu maksatla hangi ADD üyesinin hangi bölge/şehirden hangi sırada listeye girdiği saptanacak ve görev bölümü yapılarak aday olan arkadaşlarımıza aktif gönüllülük esasına dayalı yardım için ayrıntılı çalışmalar yapılacaktır. Bu bağlamda tüm seçmen katmanlarına ulaşması da sağlanmalıdır…” şeklinde seçim çalışmaları ile ilgili yazının bulunduğu,

“Çalışma Rehberi.doc” isimli (8) sayfalık MSword dosyasında; “Çalışma Rehberi” başlığı altında, gerçekleştirilecek olan genel seçimlerde uygulanacak faaliyetler hakkında ayrıntılı bir şekilde bilgi verildiği, bu kapsamda yapılacak olan çalışmaların “Seçim öncesi çalışmalar, seçim esnasında yapılacak çalışmalar, alan çalışmaları, internet ve medya alanında yapılacak çalışmalar ile kullanılacak çeşitli sloganlar ve afiş vb.” faaliyetlerin çeşitli başlıklar altında sıralandığı, bu çalışmaların ne şekilde yürütüleceğinin belirtildiği,

“Ulusal Birlik Hareket Platformu-2.doc” isimli (13) sayfalık MSword dosyası içerisinde; ülke genelinde “Cumhuriyet mitingleri” adı altında gerçekleştirilen mitingler ile, Cumhurbaşkanlığı seçimleri ve yeni anayasa çalışmalarında izlenecek yollarla ilgili açıklamaların yer aldığı, bu kapsamda dokümanda; “…03.03.2004 tarihinde teşkil edilen Ulusal Birlik Hareketi Platformu, başta Cumhuriyet Mitingleri olmak üzere, rejimin ve devrimlerin korunması konusunda şimdiye kadar kendisine düşen görevleri büyük bir heyecan ve vatanseverlik duygusu ile yerine getirmiştir.”, “Yeni Anayasa hazırlık çalışmalarında; Öncelikle “Nasıl bir Anayasa” düşündüğümüz konusunda bir çerçeve görüş kamuoyuna ve   “Anayasa“ hazırlığında görev almış olanlara intikal ettirilmelidir. Anayasa’ nın hazırlık aşamasının tüm kademeleri yakinen takip edilmeli  ve görüşler verilmelidir. Kamuoyu aydınlatılmalıdır.” ve “21 Ekim’de yapılacak “Cumhurbaşkanının Halk  tarafından seçilmesi” ile ilgili referandum’da “hayır” oyu kullanılması için faaliyet icra edilmelidir.” şeklinde açıklamaların yer aldığı,

5 numaralı CD içerisinde;

“İRTBLR” isimli klasörde “Dışişleri 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dışişleri Bakanlığı’nda çalıştığı ifade edilen 105 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “irtibat var, irtibata devam edilmeli, yardımcı oluyor, kadına çok düşkün, önü kesilebilir, korunmalı, dönüşü değerlendirilecek, her yönüyle güvenilir, yardımcı olunmalı, üzerinden irtibata geçilebilecek kişiler faydalı olabilir, bakanlıkta etkili, faydası oluyor, terfi için beklentileri var, desteklenmeye devam edilmesi uygun olur, desteklendi, önemli faydaları oldu, işbirliğine açık, yardımcı olmuyor, mesafeli, istihbarat kabiliyeti var, kadınlarla ilişkileri kontrolsüz, kontrol edilebilir, irtibatta sorunlu, destek vermiyor, önü açık değil, beklentisi yok, kullanılmaya müsait, ihtiyaç halinde değerlendirilebilir, gidişatı iyi, irtibat sağlam, gerektiğinde risk alır, mesafeli bulundu, değerlendirilmeyecek, uluslar arası bağlantıları çok etkili, emeklilik sonrası planlanmalı, izlemekte fayda var, faydalı olmaya devam ediyor, girişinde gereken destek sağlandı, dönüşünde korunmalı, yetiştirilmeli, değerlendiriliyor, bakılacak, verdikleri alındı, tutuk, ikili ilişkilerde sıkıntılı, ilişki devam ettirilmeli, işaret ettikleri desteklenmeli, kariyeri sağlam, işbirliğine devam, tayini halledildi, aksatıyor, tavsiye üzerine irtibata geçildi, ilk izlenim olumlu, işbirliğine açık, ama yönlendirilmesi lazım, verimsiz, kadın düşkünlüğü sorun olabilir, büyükelçiliği desteklenmeli, aşırı sol eğilimleri sorun olabilir, etkin bir göreve atanması desteklenmeli, içkiye düşkünlük sorun olabilir, ip ile ilişkileri kullanılabilir, bağlantı tam, yararlı bilgi ve temaslar sağladı, köşkte başlaması sağlandı, yakın temasa devam, desteklenmeli büyükelçi olması temin edilmeli, biraz geri planda kalması iyi olur, hizmetlerinden yararlanmaya devam edilmeli, aktif görev alması sağlanmalı, ailecek işçi partili, uzun vadede değerlendirilmeli, temasların sıkılaştırılması lazım” şeklinde  nitelendirmelerin yapıldığı, 

“İRTBLR” isimli klasörde “emekli sandığı ve maliye 2.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Emekli Sandığı Genel Müdürlüğü ve Maliye’de çalıştığı ifade edilen 40 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “ADD, ÇYYD gibi derneklerle olan yakın ilişkisi biliniyor, aktif verimli, yararlanılabilir, irtibat var, işçi partisi gösterilerine katılır, aktif, problem yok, işçi partisine sempati var, yararlanılabilir, görüşülüyor, biraz zayıf, beklntileri var, destek olunmalı, irtica operasyonlarında destek olur, alevi kökenli, yararlanıyoruz, yararlanılmalı” şeklinde nitelendirmelerin yapıldığı

“İRTBLR” isimli klasörde “MALİYE 2.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Maliye, Gümrük Müsteşarlığı ve Hazine Müsteşarlığı’nda çalıştığı ifade edilen 7 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “bekar kadın düşkünü, sürekli yurt dışına gider, kullanılabilir, eşi geleneksel kapalı, cumaya gider, asker, kaymakam, vali ve doktorlarla aktif halde görüşüyor, vali olamadığı için hükümete çok kızgın, hükümetin yıkılması gerektiğini söylüyor, asker ve sivildeki üst düzey bürokratlarla arası çok iyi, cumhurbaşkanlığında görevli üst düzey bürokratlar tarafından da destekleniyor, masak’ta kadrolaşmada en etkili isimlerdendi, solcu,  irtibat var, yararlanılıyor, hükümet istediği halde alamıyor, hükümeti takmıyor, gerekirse tehdit ediyor” şeklinde nitelendirmelerin yapıldığı, 

“İRTBLR” isimli klasörde “Mülki Amirler 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Vali, Kaymakam ve Mülkiye Müfettişi olduğu ifade edilen 52 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “irtibat tesisinde zayıf kalıyor, kollanmalı, sıkıntıları var, yardımcı olunacak, kadın düşkünü, problem olabilir, tavsiye üzerine irtibata geçildi, olumlu, hükümet aleyhine çalışmaları ve tavsiyeleri var, bakılmalı, yardımcı olur, biraz tedirgin, ama istekli, mhp ile ilişkileri iyidir, bağlantıları iyi, degerlendirilmeli, problem yok, fakat dikkat edilmeli, tavsiye ettiği kişiler degerlendirilmeli, irtibat var, referansları sağlam, çevresi geniş, valilikle ilgili beklentileri var, yardımcı olunuyor, irtibat saglandı, ilgili göreve gelmesi konusunda yardımcı olunmalı, referanslarına güvenilir, gelen bilgiler degerlendirildi, aksatıyor, aktif görevde olması sağlanmalı, hükümet karşıtıdır, tavsiye üzerine irtibata geçildi görüşülüyor, bağlantıları çok iyidir, kadın düşkünlüğü var, yerinde tutulmalı, vali olmak için çok istekli yardımcı olunmalı, yararlı olur, müfettiş olmak istiyor destek olunmalı, yerinde kalmalı, ülkücü görüşe sahip, akp karşıtlığını cesurca ortaya koyar, valiliği için çalışılabilir, istihbarata ve bilgi toplamaya meraklı, askeri istihbaratla ve askerlerle arası çok iyi, çağdaş yaşamcılarla beraber hareket ediyor, kollanmalı ve aktif görevde tutulmalı, yüksekovada ciddi desteği oldu, istanbulda ilerimize destek oluyor, vali olmak için gayret ediyor, valilik için destek olunabilir, genel kurmay psikolojik harekat adına çalışıyor, karı kız işleri vardır, mit irtibatı olabilir, aşırı sol marksist, yasadışı afiş asmaktan dosyası var, becerikli” şeklinde nitelendirmelerin yapıldığı,

“İRTBLR” isimli klasörde “Mülki İdare 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Vali ve Kaymakam olduğu ifade edilen 5 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “kürtçülüğü var, hırslı ve zayıf noktaları var, biraz paspal giyinir, mezhepçilik yapar, terörist ruhlu, türkiye aleyhinde konuşur, aşırı sol, tehlikeli, tunceli kökenli, devrim evliliği yaptılar,  üniversitede iken hücre evlerinde kalıyordu, dhkp-c lidir, pkk’ya da yakındır, karı kız işleri vardır, canlardan” şeklinde nitelendirmelerin yapıldığı,

“İRTBLR” isimli klasörde “TELEKOM 1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Telekom Üst Kurulu’nda çalıştığı ifade edilen 13 şahsın isimlerinin yazılarak karşılarına “sinsidir, üst düzeydekilerle arasını iyi tutmaya çalışır, hükümet aleyhindedir, askerin hükümet yerine gelmesine taraftar olduğunu söyler, ab karşıtı, yararlanılabilir, aşırı solcu, irtibat var, hükümetin aleyhinde, konjektüre göre davranır, mhp’lidir, muhafazakar tarafları vardır, kadın tarafı var” şeklinde nitelendirmelerin yapıldığı,

“Kadrolaşma” klasöründe “Kadrolaşma Konuşma Notu 0611.doc” isimli MSword dosyası içerisinde Cumhurbaşkanlığı makamına hitaben yazılan AKP hükümeti tarafından çeşitli kamu kurum ve kuruluşlarına yapılan atamalara ilişkin listelerin EK olarak belirtilerek gönderildiği, “bu kapsamda, sırf akraba veya partili oldukları için yapıldıkları tespit edilebilen 329’u sakıncalı, 72’si akraba olmak üzere toplam 401 adet üst düzey bürokrat ataması tespit edilebilmiştir. (isim listesi  bilgi notu ek-b) kadrolaşmanın bu şekilde devam etmesinin kamuoyunda daha da büyük huzursuzluklara neden olacağına yönelik endişelerimin  artmakta olduğunu konu ile ilgili tedbirlerin bir an önce alınmasını arz ederim” şeklinde beyanların yer aldığı,

“Kadrolaşma\Kadrolaşma GPP Çalışması” klasöründe 8 adet dosya bulunduğu, “EK-D MİLİ EĞİTİM.doc” isimli 4 sayfalık MSword dosyasında Ankara ve İstanbul Milli Eğitim Teşkilatında yapılan atamalarla ilgili bilgilerin verildiği, kadrolaşma kapsamında göreve getirilenler, görevden uzaklaştırılanlar başlıkları altında rapor düzenlendiği, “EK-E AKP'nin Atamaları.xls” isimli excel dosyasında Bakanlıklar içerisinde yapılan üst düzey bürokrat atamalarının görev yerlerine göre dağılım çizelgesi olduğu, istatistiki bilgiler verildiği, “Kadrolaşma Bilgi Notu (Ocxak 2004).doc” isimli 13 sayfalık MSword dosyasında “Ocak 2004 Devlette Kadrolaşma Bilgi notu” başlıklı yazı olduğu ve Kur.Bşk. Org. F.T. isminin yer aldığı, “Kadrolaşma en son 0610170003.doc” isimli 13 sayfalık MSword dosyasında AKP’nin Kasım 2002-Aralık 2003 tarihleri arasında Hükümet etmeye başladığı günden itibaren sürekli ve sistemli olarak devletin tüm kurum ve kuruluşları içerisinde üst düzey bürokratlardan başlamak üzere en alt seviyedeki memura kadar kadrolaşma gayreti içerisinde olduğu, ‘Hükümet mevcut sistemi hemen yıkmak yerine devlet yapısı ile çatışmayacak şekilde kadrolaşmak sureti ile zaman içerisinde devletin stratejik kurum ve kuruluşlarının içine sızarak, bu kurum ve kuruluşları ele geçirmeyi yada kontrol etmeyi benimsemektedir’ şeklinde ibarelerin yer aldığı rapor olduğu, “Kadrolaşma Konuşma Notu(Ocak 2004).doc” isimli 4 sayfalık MSword dosyasında, kadrolaşma ile ilgili Sayın Cumhurbaşkanına yapılan bir konuşma notu olduğu, “Konuşma Notu.doc” isimli 5 sayfalık MSword dosyasında ise kadrolaşma ile ilgili Sayın Cumhurbaşkanına yapılan konuşma notu olduğu, 

“Kadrolaşma” klasöründe “Devlet Bakanlıkları.doc” isimli 8 sayfalık MSword dosyasında, Bakanlıklarla ilgili hangi şahsın nereye ve hangi dönemde atandığını gösterir çizelge olduğu, “görevden alınanlar.doc” isimli 4 sayfalık MSword dosyasında 20.11.2002 tarihinden itibaren görevlerinden alınan üst düzey komu görevlilerine ait isim listelerinin olduğu, “Kadrolaşma.xls” isimli excel dosyasında 3 Kasım şeçimlerinden bu güne kadar yapılan atamalar başlığı olduğu çizelge halinde hazırlandığı, Manisa ve Burdur illerindeki bir çok bakanlıkla ilgili görevli şahısların isimlerinin de yazılarak atamaların belirtildiği, Atanabilecekler isimli sayfa içerisinde ise kadrolaşma kapsamında göreve atanabileceklerin isimlerinin yer aldığı, bazılarının karşılarında “şeriatçı” şeklinde ibarelerin yer aldığı, Görevde olanlar isimli sayfa içerisinde çeşitli illerdeki görevlilerin isimlerinin yazılı olduğu ve karşılarında “Hizbullah üyesi, irtica, Nur tarikatı görüşlerini benimser, mesaiye türbanlı gelir, erkeklerle tokalaşmaz, Mustafa Sungur grubu, tarikat ve cemaat ilişkisi var” gibi ayrımların yapılarak çizelge halinde hazırlandığı, Görevden alınanlar isimli sayfa içerisinde ise bir çok kişinin isminin olduğu, “Kadrolaşma1.xls”, “Kadrolaşma 21.07.03.xls”, “Kadrolaşma 26.06.xls”, “Kadrolaşma eski.xls”, “Kadrolaşma eski ufuğa verilen üzerine eilave ettikleri.xls”, “Kadrolaşma listeye ilave edilecek.xls”, “Kadrolaşma son.xls” isimli dosyalarında aynı içerikli olduğu, “Valiler.doc” isimli 4 sayfalık MSword dosyasında ise 31.12.2002 tarihli il valilerinin eski ve yeni atanan yerleri ile ilgili isim listeleri olduğu,

 “Önemli Dosyalar” klasöründe “Arı_hrk_1.ppt” isimli Powerpoint dosyasının içeriğinde; Arı Hareketi Genel Koordinatörü Kemal K. ve İdari Direktörü Kaan O.’nun ‘Türkiye Genç İşadamları Derneği’ (TÜGİAD)   başkanı Murat S. ile 09.12.2003 tarihinde yapılan görüşmenin içeriği olduğu, bu görüşme öncesinde Murat S.’nın başvuru ve ihbarı ile görüşmenin kayda alınabilmesi için çalışma yapıldığı, Murat S.’nın yardımı ile teknik takip yapıldığı ve görüşmenin kaydedildiği, Arı hareketinin yabancı uyruklu kişilerden oluştuğu ve grup mensuplarının Türkiye’de ki faaliyetlerinin açığa çıkması amacı ile bu çalışmanın yapıldığı ve bilgi notu halinde hazırlandığı, 

“Önemli Dosyalar” klasöründe 2 sayfalık “b27.ppt” isimli Powerpoint sunumunda Bilgi notu başlığı adı altında bazı üst düzey bürokratların imzalarının Arap alfabesini kullanarak attıklarının rapor edildiği ve bu konu ile ilgili Bayındırlık ve İskan Bakanlığı Özel Kalem Müdürlüğünün 18.11.2003 tarihli bir bayram mesajı ve genelge yazısının örnek olarak gösterildiği,

“Önemli Dosyalar” klasöründe “JİAYS.ppt” isimli 14 sayfalık Powerpoint sunumunda, Jandarma İstihbarat Arşiv Yönetim Sistemi kapsamında planlanan faaliyetler başlıklı bir sunum olduğu Jandarma İstihbarat Arşiv Yönetim Sisteminin yapılanması ve işleyişi ile ilgili bilgilerin yer aldığı,

“Önemli Dosyalar” klasöründe “b09.ppt” isimli 19 sayfadan oluşan “Gizli” ibareli Powerpoint sunumunda, 18 Kasım 2003 tarihli Nakşibendi tarikatı Adıyaman menzil grubundan Feyzettin E.’un Ankara  ilinde yapıldığı belirtilen bir iftar yemeği ile ilgili bilgi notu olduğu, iftar yemeğine AKP milletvekillerinin de katıldığı ile ilgili Gizli çekim görüntülerinin olduğu değerlendirilen fotoğrafların yer aldığı, 

“Önemli Dosyalar” klasöründe “b14.Ppt” isimli “Gizli” ibareli 26 sayfalık Powerpoint sunumunda, 3 Aralık 2003 tarihli İsrail Polis Ateşesi ile yapılan görüşmenin metinleri olduğu,

“Önemli Dosyalar” klasöründe “b18.ppt” isimli “Gizli” ibareli 5 sayfalık Powerpoint sunumunda, Niğde ilinde yapılan istihbari çalışmanın özet bilgisi olduğu, Niğde ilinde bulunan Milli Eğitim Müdürlüğü ve liseden bahsedildiği, ayrıca Çocuk Esirgeme Kurumu, İl Sağlık Müdürlüğünden bahsedilerek kadrolaşma faaliyetlerinin anlatıldığı, Nur cemaatine üye olduklarından bahsedildiği, “b20.ppt” isimli ve “Gizli” ibareli 12 sayfalık Powerpoint dosyasında Başbakan Recep Tayyip Erdoğan’a ait soy kütüğü şeması, nüfus kayıt örnekleri ve aile bilgilerinin bulunan çizelgelerin olduğu, yine aynı klasörde bulunan “b24.ppt” isimli ve “Gizli” ibareli 12 sayfalık Powerpoint dosyasında ise Hazneviler hakkında bilgi notu olduğu, ayrıca görüşme metni olarak GK, Dışişleri Tem, Sayın Komutan, İsth. Bşk isimleri verilen şahısların görüşme metninin çözümü olduğu, 

 “Batı Çalışma Grubu Belgeler” klasöründe  “BÇG”, “BÇG Çalışmaları”, “BÇG Çalışmaları 1” ve “Muhtelif Rapor Ve Degerlendirmeler” isimli klasörlerin içerisinde çok sayıda MSword ve resim dosyalarının bulunduğu, BÇG klasöründeki MSword dosyaları içeriklerinde Hava Kuvvetleri Komutanlığı’nın 1998 yılında, değişik illerde Nurcu ve Fettullahcı cemaatin Askeri okullara öğrenci yetiştirme çabaları başlıklı yazılar olduğu, öğrencilerin takip edilmesi ile ilgili raporlar olduğu, bazı dosyalarda “batı olayları” başlıklı çizelge olduğu ve sağlık personeli, valilik, müftülük, makine mühendisleri, tekel çalışanları, üniversite, lise, Milli eğitim Müdürlükleri, Diyanet görevleri, PTT görevlileri hakkında görevli oldukları yerler karşılarında “aşırı şeriatçı, rejim Atatürk aleyhtarı, türbanlı, radikal dini faaliyetlere göz yumar, mesaide türbanla çalışır, Nur tarikatına üyedir, Fettullah G. taraftarıdır, irticai fikirlidir” gibi ibarelerin olduğu, 

   “Batı Çalışma Grubu Belgeler\Bçg” klasöründe “b.doc” isimli MSword dosyası bulunduğu, içeriğinde irticai faaliyetlerle ilgili hazırlanmış bilgi notu olduğu, yine aynı klasör içerisinde bulunan “e14.doc” ve “e15.doc” isimli MSword dosyalarının içeriğinde Kırşehir Emniyet Müdürlüğünce valiliğe yazılan yazı ve valilikçe iç işleri bakanlığına yazılmış Serhat dershanesi ile ilgili istihbarı raporun olduğu,

“Bçg Çalışmaları” Ve “Bçg Çalışmaları 1” klasörlerinde toplam 75 adet resim dosyasının bulunduğu, 1998 yılı dönemine ait Batı Çalışma Grubu olara bilinen BÇG’nin istihbarat toplama faaliyetlerinin çizelge haline getirilmiş raporlar halinde yazıldığı, bu raporlarda Milli Eğitim, lise, üniversite ve bir çok Kamu kuruluşunda çalışan kişilerle ilgili isimlerin yazılarak irticai faaliyetlerin rapor edildiği, “başörtülü, irtica düşünceli, eşinin irticai kesimin simgesi olan türban ile dolaştığı” gibi ibarelerin yer aldığı,

 “İlk BÇG Çalışmaları” klasöründe “2KOR”, “3ORDU”, “4KOR”, “5KOR”, “5kor”, “6 kor”, “7.kor”, “10RDU”, “15KOR”, “20RDU”, “EDOK”, “EGEOR”, “KKLOJ” ve “LİSTELER” isimli alt klasörlerin bulunduğu, içeriğinde çok sayıda excel dosyalar olduğu, bu dosyalarda değişik yıllara ait geniş kapsamlı istihbari bilgilerin yer aldığı, bir çok ilde yer alan kız ve erkek öğrenci yurtlarının isimleri ile birlikte yazılarak, mevcut öğrencilerle ilgili Süleymancı, Fettullah G., Tespit edilemedi, Nurcu, Nakşibendi, MGV, Milli görüş, Kadiri şeklinde çizelgeler halinde sınıflandırıldığı, bazı dosyalarda ise Erzincan, Trabzon, Gümüşhane gibi İl ve ilçe isimleri yazılarak “halk kısmen tesettürlü” diyerek şahısların toplam sayıların verildiği, ayrıca yine birçok ilin ismi yazılarak öğrenci yurtları ve  Kur-an Kursları ile ilgili öğrenci sayılarının çizelge halinde yazıldığı, yine il bazında irticai yayın yaptığı belirtilen radyo, televizyon kanallarının isimleri verilerek “Nakşibendi, Milli görüş, Radikal İslamcı” gibi tanımlamaların yapıldığı, yine değişik illerde yer alan dernekler, vakıflar ve Sendikalarla  ilgili üye sayılarının olduğu, “Süleymancı, Nakşi” gibi ayrımların yapıldığı, “Listeler” klasöründe Batı Çalışma Grubu Rapor Özetleri başlıklı bir doküman olduğu, Türkiye genel toplamları ile ilgili Ordu Komutanlıklarının hangi illerde çalışma yaptığına dair listelerin bulunduğu, İl isimleri, Erkek Kız sayıları, Vakıf tarikat dergah taraftarı, Kur-an Kursu öğrenci sayısı, Okul yurt pansiyon öğrenci sayısı gibi konularda yapılan araştırma sonuçlarının çizelge şeklinde toplamlarının yazıldığı, bu şekilde ayrımların olduğu,

“İrticai Faaliyette Bulunan Kamu Görevlileri” klasöründe 5 adet dosya bulunduğu, bu dosyalarda Hizbullah Terör Örgütü, İrticai faaliyetlerde bulunan kamu görevlileri ile Menfi tutum ve davranışlarda bulunan Kamu personeli ilgili bir çok ilde yapılan istihbari araştırma raporlarının  çizelge halinde hazırlandığı, ayrıca “Süleymancı Kamu Personeli Çizelgesi” isimli dosyada çizelge halinde bazı Kamu personelinin isimleri yazılarak AKP hükümeti tarafından atandığı, Süleymancı görüşe mensup şeklinde sınıflandırıldığı yine aynı konu ile ilgili bir AKP milletvekilinin isminin yazılı olduğu,

13 numaralı CD içerisinde;

“siyaset” isimli klasör içerisinde “5 Kasım Görüşmesindeki Temalar.Doc” ve “Tayyip Erdoğanın Danışmanı Arion Liel.Doc” isimli MSword dosyalarında Konular  başlıklarının altında “İstanbul BŞB Bş.klığı için Ali Müfit G.’nın AKP’den koparılması, Deniz Baykal’ın yerel seçimlerde muhalefet yapmayacağı”, “Cüneyt Z. ile R.T. Erdoğan arasındaki şantaj ilişkisi”, “AKP milletvekillerinden kopacak şahısların DYP çatısı altında birleştirilmesi”, “Milletvekillerine şantaj yapılması”, “Tayyip ERDOĞAN’ın Danışmanı Arol .L’in faaliyetleri”, “Cem U. ile RTE’nin bağlantısı”, “AKP hükümeti ile ABD arasında mutabık kalındığı bilinen konular başlıklı anlaşma metni”, “Doğan Grubu ile RTE nin bağlantısı”, “Mehmet A. ın etrafının boşaltılması operasyonu”, “Bankalarla ilgili çalışmalar”, “Albayraklar Grubunun faaliyetleri”, “AKP’den DYP’ye geçiş çalışmaları” ve “RTE nin kökeni ile ilgili iddialar” başta olmak üzere toplam 24 farklı konuya ilişkin bilgiler içerdiği, Bilginin Kullanılması İçin İhtiyaçlar başlıklarının altında “Mevcut bilgilerin teknik takip ile desteklenmesine ihtiyaç duyulmaktadır. Bunun için telefon numaralarına gereksinim vardır”, “Yapılmış olan görüşme zamanları ve müteakip görüşmenin yerinin öğrenilmesi ile ses ve görüntü kaydının yapılması gerekmektedir”, “Bu organizasyon içerisinde bulunanların teknik takiplerine ve DYP’ den ayrılanların listesine ihtiyaç duyulmaktadır” ve “Gazete yazarları teknik takibe alınarak diğer istihbarat birimleri ile irtibatları ortaya konmalıdır”,  Bilginin Kullanılma Zamanı başlıklarının altında ise “Yerel seçimler öncesi Akp’ye yönelik faaliyetlerde kullanılabilir”, “RTE ile Cem U.’nın aralarında bir anlaşma olması durumunda gerek duyulacaktır”, “Yerel seçimler öncesinde RTE’yi zor durumda bırakarak istifa etmesi sağlanabilir”, “Her durum da ve şartta RTE’nin ve Akp’nin görevden ayrılması sağlanır”, “RTE’nin DYP üzerinde ne tür oyunlar oynadığı kamu oyuna duyurularak yerel seçimler öncesi prestij kaybetmesi sağlanabilir”, “Yerel seçimler öncesi başlatılan faaliyetin genel seçimlere kadar sürdürülmesi veya erken genel seçimin gündeme getirilmesi esnasında kullanılabilir” ve “TSK’ne karşı yapmış oldukları yayınların engellenmesi için baskı unsuru olarak kullanılabilir” şeklinde beyanların bulunduğu,

 “muhtelif sunular” isimli klasör içerisinde “Prof. Dr. Erol M. Verdiği Referans İsimler.Ppt” isimli PowerPoint dosyasında “Kanaati” ve “Yapılacak Faaliyetler” başlıkları altında "Yıldırım K.", "Yol-İş Sendikasından Fikret bey", "ATO Bşk. Sinan A.", "Yaşar H.", "Aydınlık Dergisinden Adnan bey", "Emin Ç.", "Ulusal Kanal’dan Şule hanım", "Cumhuriyet Gazetesinden Barış T." ve "Alparslan I., Sina A." isimli şahıslar ile ilgili bilgilere yer verildiği,

“Biyografik İsthb” isimli klasör içerisinde “K.Maraş-Türkoğlu İHL.Gizli Kamera, Diğer okullar normal Kame.mpg” isimli video dosyası ile "Elbistan Cüceli ilk öğr..ppt", "Elbistan İmam Hatip.ppt", "Elbistan Karamağra İlk Öğrt..ppt", "K.Maraş İmam Hatip.ppt", "Maraş Türkoğlu İ.H.L..ppt" ve "Merkez Elmalar İlk öğrt..ppt" isimli 6 adet PowerPoint dosyalarında, çeşitli okullarda Gizli kamera ile yapılan görüntü kayıtları olduğu,

“Muhtelif\görüşmeler-1” isimli klasör içerisinde, çok sayıda ses, video, MSword ve PowerPoint dosyaları içerisinde üst düzey sivil, siyasi ve bürokrat şahıslar ile yapılmış olan mülakatlar ile telefon görüşmelerinin kayıtlı bulunduğu ve bu dosyalar ile ilgili detaylı bilgilerin İddianamenin şüpheli Levent Ersöz bölümünde yer aldığı,

“vatansever info” isimli klasör içerisinde muhtelif MSword ve video dosyalarında Başbakan Tayyip ERDOĞAN’ın yapmış olduğu konuşmaların görüntü ve metinlerinin kayıtlı olduğu,

“006 Yök Ve Üniversiteler” isimli klasörde “Elazığ Fırat Üniversitesi.doc” isimli MSword dosyası olduğu, içeriğinde Fırat Üniversitesi hakkında imzasız olarak gönderilen mektupla ilgili Üniversitede araştırma yapıldığı, Milli Görüş yanlılarının her yıl geleneksel olarak düzenledikleri mezuniyet gecesinde suç unsurunun bulunmadığı ile ilgili rapor olduğu, “Elazığ Fırat Üniversitesindeki irticai yapılanma jandarma.doc” ve “Fırat Üniversitesi.doc” isimli MSword dosyalarında Fırat Üniversitesindeki öğretim görevlileri hakkında araştırma yapıldığı, irtica ve tarikat yapılanması içerisinde yer alan Nurcu, Nakşibendi olarak nitelenen  öğretim görevlilerinden bahsedildiği ve bu şekilde 90 öğretim görevlisinin faaliyetlerinin ortaya çıkarılmasından bahsedildiği, “G.Antep Üniversitesi 10-09-02.doc” isimli MSword dosyasında, 2001 yılında Gaziantep Üniversitesi Rektörü hakkındaki ihbarın araştırıldığı ve Üniversitedeki irticai yapılanma hakkında bilgi verildiği, “Malatya Darende  İlahiyat Fakültesi.doc” isimli MSword dosyasında YÖK Denetim Kurulunun hazırladığı Çok Gizli bir rapor ile ilgili Jandarma Genel Komutanlığının araştırma yaptığı bu araştırmada fakültenin Es-Seyid Osman Hulisi Efendi Vakfı’nın kontrolünde olduğu, irticai faaliyetlere destek verildiği, fakültenin irticai amaçlı vakıf ve derneklerin elinden kurtarılabilmesi için İl Merkezine nakledilmesi ve yöneticilerin değiştirilmesinin zorunlu olduğu şeklinde rapor hazırlandığı, 

“006 Yök Ve Üniversiteler” isimli klasörde “Sivaks okullar raporu.doc” isimli MSword dosyasında, 28.11.2001 tarihli Sivas ilindeki okullar başlıklı 5.P.Er.Eğt.Tuğ. Komutanlığınca hazırlandığı anlaşılan raporda Sivas İmam Hatip Lisesi ve Anadolu İmam Hatip Lisesi öğrencileri ve diğer Liselerle ilgili bilgilerin yer aldığı, öğrencilerin başörtüsü,  peruk takmaları ve kütüphanede bulunan kitaplar hakkında bilgiler verildiği,

“006 Yök Ve Üniversiteler” isimli klasörde “Üniversite isimleri.xls” isimli Excel dosyasında, ‘İrticai faaliyet tespit edilen Üniversite Öğretim Görevlileri’ başlıklı çizelge içerisinde 83 Üniversitenin isminin yer aldığı ve karşılarında irticai faaliyetleri bulunan öğretim görevlerinin sayısının bulunduğu,

“006 Yök Ve Üniversiteler” isimli klasörde “Van YY Üniversitesi.doc” isimli MSword dosyasında 3.Ordu Komutanlığının Van Yüzüncüyıl Üniversitesi hakkında 06 Haziran 2001 tarihinde hazırladığı raporun bulunduğu, Üniversitedeki Akademik personel ve öğrenciler hakkında, PKK Terör örgütü ve irticai faaliyetler hakkında bilgi verildiği, Üniversite rektörünün bu konulardaki uygulamalarının rapor edildiği,

“006 Yök Ve Üniversiteler” isimli klasörde “Kadrolaşma.doc” isimli 10 sayfalık MSword dosyası olduğu, hükümetlerin 28 Şubat 1997 döneminde ilimizdeki faaliyetlerinin karşılaştırılması başlığı olduğu, okul, dernek, yut, vakıf, şirket, radyo, televizyon, gazetelerin araştırılarak karşılaştırılmalı çizelgelerin hazırlandığı, AKP’li milletvekilleri ve üst düzey bürokratların tarikat ve cemaat liderlerinin verdiği yemeklere katıldığının belirtildiği ve bu yöndeki uygulamalardan bahsedildiği,

“Biyografik İsthb” isimli klasörde “hüseyin çelik.ppt” isimli PowerPoint dosyasında Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK’e ait nüfus kayıt örnekleri ve aile bilgilerinin bulunduğu çizelgelerin olduğu, 

ADD Genel Merkezi, Pınar Ö. isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde; 

“Erzurum-bilgi istemi-24.05.05.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; ADD genel sekreteri Hüseyin Emre A. tarafından 24.05.2005 tarihinde, Erzurum ADD Şube başkanı A.Kadir D.’ye hitaben yazılmış “ADD Genel Başkanlık” antetli bir yazının bulunduğu, yazıda ADD genel merkezine gönderilen “Fethullahçılar” başlıklı bir mail ile ilgili olarak gerekli incelemenin ayrıntılı olarak yapılması ve gelişmelerden genel merkeze bilgi verilmesi talebinde bulunulduğu,

7 numaralı CD içerisinde;

“CÇG” isimli klasör içerisinde, “011.doc” isimli MSword dosyası içerisinde 62 şahsın adı soyadı ve görevleri yazılarak, görüştüğü kişi başlığı altında bir çok askeri üst düzey personelin isimlerinin yazıldığı, şüpheli Ergün POYRAZ isimli şahsın karşısında, Tuğg.Halil H., şüpheli Levent Ersöz’ün karşısında ise Sezai Ş., Salih T., Ertan S., Nuri K., Kemal S. isimlerinin yazılı olduğu,

“Aytaç Paşa - Ü.Özdağ Tel Dökümü” isimli klasörde “11 ŞUBAT 2004 (Yalman-Özdağ).doc”, “11 ŞUBAT 2004(2)(Yalman-Özdağ).doc”, “12 ŞUBAT 2004(ercan).doc” ve “gazetecikart.doc” isimli MSword dosyaları içerisinde Kara Kuvvetleri Eski Komutanı Aytaç Y. ile Ümit Ö.’ın görüşmelerinin çözümünün olduğu,

 “Aytaç Paşa - Ü.Özdağ Tel Dökümü” isimli klasörde “genelkart.doc” isimli MSword dosyası içerisinde Ümit Ö., Sinan AYGÜN, Ufuk S. ve ERCAN Ç. ile yapılan görüşmeler sonucu alınan notlar olduğu ve bu notlar içerisinde; Ümit Ö. isimli şahısın altında “ortaya çıkacak oluşumun Türk devletini yeniden kurmak gibi bir ideal taşıması lazım. bu iddia ile radikal devrimci bir eylemi birleştirirse, o zaman halkın desteğini alabilir. bu hareketin % 45 oy alması gerektiğini düşünüyorum. ben yine de bu hareketi gerçekleştirecek örgütlü siyasal hareketin MHP olduğunu düşünüyorum. bunu ancak bir siyasi parti ile gerçekleştirebilirsiniz. bu derneklerle olmaz. üç parti var. federasyon partisi, CHP (buçuk parti) ve milli devlet partisi. ben milli devlet partisinin MHP etrafında olabileceğini düşünüyorum. bunun içerisinde atilla ilhan da olmalı, erol manisalı, oktay sinan da olmalı.” ve “akp’yi başımızdan atmanın bir tek yolu var. milli devlet projesine inananların bir araya getirilmesi. yeniden yapılanan bir mhp’de bu mümkün. çünkü bütün herkes türkiye’nin ayağımızın altından bir halı gibi çekildiğini görüyor.”, Sinan Aygün isimli şahsın altında “ortalık böyle olunca vatan sever güçler birleşiyorlar”, “103 sivil toplum örgütü birleştik. haksızlığa uğrarsak ordu bizi kayırır, savunur, biz doğrusunu yapıyoruz diye düşünüyoruz”, “bizim size gelmemizin sebebi, bir toparlanma oldu. 28 martı bekliyoruz. yeni bir partiye gideceğiz” ve “Denktaş’a güzel bir karşılama yapacağım. milli güçler yavaş yavaş birleşmeye başladı”, Ufuk S. isimli şahsın altında “yarın oyak’a da saldıracaklar. elinizden alacaklar. oyak’tan think-tank oluşabilir. reklamla destek sağlayabilir” ve “cumhuriyetçi güçler birleşmeli. örgütsüzüz” ve Ercan Ç. isimli şahsın altında ise “ben olayı kaybettiğimizi düşünüyorum. herkesin gözü TSK’da. konuşmak aleyhte”, “işçi ve öğrenciler harekete geçirilmeli”, “cumhuriyet sürekli TSK’yı davet ediyor. sivilleri hareketi geçirmeli”, “bizim düşüncemizde olanlar ekran satın almalı”, “oyak bankla tv8’i görüştürelim. ben bir program yapayım”, “mevcut siyasi partilerden bir veya iki tanesi desteklenmeli. bir hareket olduğu zaman akp erken seçime gider” ve “Erdoğan cumhurbaşkanı olursa savaşı kaybettik” şeklinde beyanların olduğu,
“Aytaç Paşa - Ü.Özdağ Tel Dökümü” isimli klasörde “genelkart2.doc” isimli MSword dosyaları içerisinde “ulusalcı medyanın desteklenmesi” başlığının altında “Tuncay Özkan’ın girişimleri. (bir tv. kurabilir)”, “tv8 ekranı/mng grubu. (paraya ihtiyacı olan televizyonlardan sponsor şirketler aracılığı ile ekran satın alınıp, 1-1.5 saatlik programlar yapılabilir. aylık 10-15 bin dolar, azami 20 bin dolar olabileceği düşünülmekte)” ve “ulusalcı medyaya nasıl katkıda bulunulabilir? nasıl sponsor bulabiliriz? (örnek ATO’nın desteğinin sağlanması)”, “büyük orta doğu projesi” başlığının altında “bugünkü türkiye’deki kukla hükümete benzer hükümetlerle yönetilen büyük bir coğrafya”, “TSK’nin kamuoyundaki imajı” başlığının altında “en kötü olasılıkta ordu var söylemi arkasına saklanıp, kendimizi tembelleştirdik. ama şimdi öyle bir an geldi ki, ordu var, ama etkisi yok” 4. madde altında “2005’te erken seçim olabilir. seçim manevrası altında yatan bir konu cumhurbaşkanlığı seçimi. 2007’de cumhurbaşkanı seçilecek. Sizin seçeceğiniz meclis Cumhurbaşkanı’nı seçecek dediklerinde, karşılarında kimse duramaz. o zaman savaşı kaybettik” ve “şu ana kadar muharebeleri kaybettik. o zaman savaşı kaybetmiş olacağız” ve 5. madde altında ise “seçimlerden sonra ülkenin güneydoğusunda dehap ortaya çıksın. şu “yerel yönetimler yasası” da meclisten geçsin. bir de ab bize müzakere tarihi vermek gibi bir sürprizde bulunsun, Türkiye önümüzdeki yıllarda güneydoğuda plebisit istemi ile karşı karşıya kalabilecektir. her şeyi görüyoruz. güneydoğu gördüğümüz noktaya doğru gidiyor. bir şey yapamıyoruz” beyanlarının yer aldığı,

Versatile marka CD içerisinde;

“Avseq01.Dat” isimli video dosyası içerisinde TBMM eski Başkanı Bülent ARINÇ ile Jandarma Eski Genel Komutanı Mehmet Şener Eruygur’un yapmış olduğu görüşmenin video kaydı olduğu,

Mehmet Şener Eruygur isimli şüpheliye ait, Hitachi  marka, seri numarası  2679301F3PX1LY olan bilgisayar hard diski içerisinde;

“Kangren.doc” isimli MSword dosyasında Şüpheli Oktay YILDIRIM tarafından kaleme alındığı anlaşılan 03 Nisan 2006 tarihli yazıda; Kangren olarak adlandırılan hastalığın oluşumu ve vücutta meydana getirdiği hasarlar ayrıntılı bir şekilde anlatıldıktan sonra, bu durumun topluma olan sirayeti ve oluş sebeplerine değinildiği, toplumun çeşitli kurum ve kuruluşlarında oluşan bazı aksaklıkların bu hastalığa benzetildiği, toplumda oluşan bu rahatsızlığa sebep olanlar hakkında ise “…Millet, icra-i sanat ettiğinde ise başa gelmeyen devletten, leşe üşüşmeyen kuzguna kadar tüm sorumlular, Yüce Türk milletine, onun Yüce Divanına, Divan-ı harbine ve varsa eğer kendi vicdanlarına hesap verecektir…” şeklinde çözüm yolunun gösterildiği,

“Sonu%C3%A7 bildirgesi[1].doc” isimli MSword dosyasında; “ADD.10. Olağan Genel Kurulu Sonuç Bildirgesi” başlığı olduğu, dosya içerisinde ülkemizin Cumhuriyet değerler ve ilkelerinin, ülke bağımsızlığının ciddi bir tehlike altında olduğu, mevcut hükümetin Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yürüttüğü soruşturma ile ülke aydınlarına göz dağı verdiğinin belirtildiği, bu bağlamda “…Bağımsızlığımız, Cumhuriyetimiz ve Egemenliğimiz tehdit altındadır…. Bu tehdidi ve tehlikeyi ortadan kaldırmak için her birimiz Atatürk gibi düşünmek; O'nun gibi davranmak ve çalışmak zorundayız… ADD’liler ve ulusalcılar olarak bu amaçla çalışıp ülke yönetiminin ulusal bir hükümet hedefinde kilitlenmeye, toplanmaya ve çalışmaya çağırıyoruz…” şeklinde bir çağrıda bulunulduğu,  

“Türkiye (KOMUTAN)02-04-2006. doc” isimli (1) sayfalık MSword dosyasında; Türkiye’nin bağımsızlığının ve Cumhuriyet değerlerinin ciddi tehlikeler ile karşı karşıya olduğundan bahisle “Türkiye’nin bağımsızlığına, bütünlüğüne ve egemenliğine, Atatürk ilke ve devrimlerine, Cumhuriyet’in temel kazanımlarına yönelik saldırılar yaygınlaşmış, kaygı verici boyutlara ulaşmıştır… Bunların devamına izin verilemez… Türkiye, çok yönlü, çok boyutlu bir tehditle karşı karşıyadır… Devletimizin temel organları ve anayasal kuruluşlar arasında gereken uyum ve işbirliği yerine, çoğu kez gerginlik ve çatışmanın hakim olması, Türkiye Cumhuriyeti’ni zaafa uğratmaktadır… Milletimizin birliği, yurttaşlarımızın güvenliği, esenliği ve mutluluğu için;  yurt, ulus ve tarih bilincine sahip olan herkesi Kuvayı Milliye coşkusu ve Müdafaa-i Hukuk ruhu çerçevesinde birleşmeye çağırıyoruz…” şeklinde yazıların bulunduğu,

13 numaralı CD içerisinde;

“Plan-Projeler” isimli klasör içerisinde;

Yapılması planlanan askeri bir müdahale ilgili tamamı kodlu olarak hazırlanan 39 sayfadan oluşan “Ayışığı 2.ppt”, 38 sayfadan oluşan “ayışığı ve yakamoz.ppt”,  11 sayfadan oluşan “Eldiven.ppt”, 9 sayfadan oluşan “Kürpat H T.ppt”, 13 sayfadan oluşan “ozetay.ppt” ve 13 sayfadan oluşan “Ayışığı özet.ppt” isimli PowerPoint dosyaları olduğu, 

“Ayışığı Metin.Doc” ve “Ayışığı Özet.Doc” isimli MSword dosyalarında yukarıda belirtilen sunuların içerisinde yer alan kodlamaların ne anlam taşıdığı ve oluşturulan sunuların detaylı bir şekilde deşifre edildiği ve “bu iki seçenek te birinci derecede org. eruygur’un ikinci derecede org. hurşit tolon’un önünün açılmasına hizmet etmektedir. dolayısıyla darbe hareketinin baş aktörleri hakkında ipuçlarını yakalamak mümkün olmaktadır.” şeklinde beyanların yer aldığı,

“Arz.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde, yapılması planlanan askeri müdahale ile ilgili yapılan hazırlıkların deşifre edilerek belli olmayan bir makama gönderilmek üzere hazırlanan metin olduğu,

“Ayışığı Çözüm.Doc” ve “cozum.doc” isimli MSword dosyaları içerisinde, yukarıda belirtilen PowerPoint dosyaları içerisinde yer alan kodlamaların ne anlama geldiğinin bir tablo halinde açıklandığı,

“Bilgi_Notu.Doc” ve “ilave_not.doc” isimli MSword dosyaları içerisinde, dönemin Genel Kurmay Başkanı Hilmi Ö.’e bilgisi dışında Türk Silahlı Kuvvetleri’nde hazırlığı yapılan askeri müdahale ile ilgili tespitlerin aktarımı amacıyla yazılan belge olduğu, 

“İsik Aydan Gelir.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde, yapılması planlanan askeri müdahale ile ilgili hazırlanan dosyalar içerisinde bulunan bazı maddelerin yan taraflarına “Özden’nin bu tarihi bir toplantıydı. Kendisiyle aynı görüşte olmadığımızı görmüş oldu”, “Bu konuşmaları derle”, “yaşar görüşmesi ve adamın bizden uzaklaşması bunun sonucu olabilir. (irtibat elemanı konusu hatırda tutulmalı)” ve “(özdenin patronlarla yaptığı görüşmeler)” şeklinde notlar alındığı, bazı metinlerin yan taraflarında Özden Ö.’in günlüklerinden alıntılar yapılarak dipnotlar oluşturulduğu, 

“Komutanların Akp'ye Müdahale İle İlgili Toplantıları.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde 4 Aralık 2003 Perşembe günü yapılan üst düzey askeri personelin katıldığı toplantıda konuşulan konuların isim isim belirtilerek kaydedildiği,

“Plan-Projeler” isimli klasör içerisinde; yukarıda belirtilen dosyalar ile ilgili detaylı bilgilerin iddianamenin darbeye teşebbüs bölümü altında yer aldığı,

“Cumhuriyet Çalışma Grubu devre faaliyet raporları” klasöründe toplam 10 adet Powerpoint ve MSword dosyalarından oluşan dosyaların olduğu, içeriğinde Jandarma İstihbarat Başkanlığı bünyesinde oluşturulduğu değerlendirilen Cumhuriyet Çalışma Grubunun hazırlamış olduğu faaliyet raporlarının bulunduğu, raporların sunum haline getirildiği ve içeriğinde mevcut siyasi, irticai gibi benzeri konularla ilgili faaliyet raporlarının hazırlandığı, icra edilecek faaliyet alanlarının görsel faaliyetler, yazılı faaliyetler, internet faaliyetleri, akademik faaliyetler, idari faaliyetler ve sanatsal faaliyetler şeklinde belirlendiği, yapılacak çalışmaların bu başlıklar altında hazırlandığı görülmüştür. Cumhuriyet Çalışma Grubu ilgili detaylı çalışmaya iddianamenin darbeye teşebbüs bölümü altında yer verilmiştir.

“Muhtelif\Plan-Projeler\Mektuplar” isimli klasör içerisinde AKP milletvekilleri, CHP milletvekilleri, basın mensupları, Rektörler, Dönemin Genel Kurmay Başkanı Hilmi Ö. ve Rauf D.’a gönderilmek üzere hazırlanmış toplam 10 adet mektuplar olduğu,

7 numaralı CD içerisinde;

“Özdenin Bilgisayarı” isimli klasörde bulunan “Çağdaş Türkiye.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde “Toplumsal Durum Analizi Ve Öneriler” başlıklı belgede, “Hükümetin yaptığı eylem ve işleri takip etmek ve aşağıda sıralanan  bilgilerin bir havuzda toplanmasını sağlamak. Bu maksadla kuvvet komutanlıkları içersinde özel gruplar oluşturarak bilgi mübadelesini sağlamak”, “Caydırıcılık” başlığı altında “28 Şubat’ta olduğu gibi Sincan’da tankların geçişine benzer hareketlere zamanı gelince başvurulmalıdır” ve “AKP’nin bilhassa TSK’ni dikkate almaz tutumları ile geleceğimizi tehlikeye düşürecek eylemlerine sert tepkiler anında gösterilmelidir”, “Zemin kaybetmeyi önlemek ve destek sağlamak” başlığı altında “Bu tip toplantıları 28 Şubat sürecinde olduğu gibi Genelkurmay Başkanlığı ve Akademiler bünyesinde de yapmak”, “Jandarma Genel Komutanlığı’ndan veya başka yollardan temin edilecek irticayı net gösteren her türlü bilgi ve görsel malzemeyi medyaya dağıtmak” ve “Anayasa Mahkemesi, Yargıtay ve  Danıştay gibi yüksek yargı organlarında kendimize müzahir zemin oluşturmak ve güçlendirmek”, “Siyasi Girişimler” başlığı altında “İktidar partisi dışında kalan partilerin, ana muhalefet partisi ile ulusal hareket paltformunda birleşebilmeleri için gerekli çalışmaları yapmak”, “Baskı altında kalan ya da partisi ile sorunları olan  AKP milletvekillerinin partiden ayrılmalarını  teşvik etmek” ve “Ulusal hareket platformunu meclis içinde oluşturmak ve bu hükümet yerine yeni bir hükümet kurulmasını teşvik etmek”, “Toplumsal hareketler” başlığı altında “Emekli güvenilir subaylar vasıtası ile sivil dernekleri amacımız doğrultusunda  harekete geçirerek kullanmak” ve “Dış Gelişmeler ile ilgili alınacak tedbirler” başlığı altında ise “Kıbrıs sorununda Denktaş politikalarını  desteklemek” ve “Taviz vermek amacıyla yaklaştığı her dış sorunda  güvenlik açısından sakıncalı olduğunu belirterek uzlaşmasını önlemek, dolayısı ile itibar kazanmasına mani olmak” şeklinde beyanları olduğu,

“Özdenin Bilgisayarı” isimli klasör içerisinde Özden Ö. isimli şahıs tarafından yazılan 1957 – 2005 yılları arasındaki yaşadığı olayları kaleme aldığı günlüklerin ve çok fazla sayıda görev yaptığı döneme ait resmi yazışmaların bulunduğu, 

ADD Kadıköy Şubesinde ele geçirilen 128 Nolu Cd içerisinde;

“Avseq01.Dat” isimli video dosyası içerisinde; Profesör Ömer A. A., Erdal S. ve soruşturma kapsamında göz altına alınan Emin GÜRSES isimli şahısların konuşmacı olarak katıldığı panel görüntülerinin olduğu, Şüpheli Emin GÜRSES’in “Bu işte dikkat edeceğimiz, dikkat edeceğimiz bütün suikastlere bakın. bak  Necib’i bile necibin bile ölümünün öldürülmesinin arkasında pkk itirafçısı çıkmıştır. Pkk itirafçısı kullanılmıştır. Sayın Albayım diyorya bunları şehre getirdiğiniz zaman ne yapacaksınız. İngiltere Kuzey İrlanda’ da savaşan askerlerini iki seneye yakın Galler’deki göller bölgesi var. Lake Districk diye bir göller bölgesi var. Orda rehabilite eder. Şehre götürmez. Bize adamı dağdan iniyor diyorsunuz ona ki sen git bi hafta dinlen gelirsin. Adam dağda üzerinde silahları bombaları mombaları şehre geliyor sonra baskın yapıyorsunuz sende bombanın ne işi var diyorsunuz. Adam dağdan dağa çıkacak bombalar üzerinde yani adama zimmetli. Sonra Muzaffer Yüzbaşı gibi namuslu bi adamı içeri atıyorsunuz. Kimin talimatıyla? Bakın bu memlekette mafyayı bile ayıran o mafya bizden değildir diyen Amerikan Büyükelçiliğinin talimatıyla bunlar içeri atılıyor.” ve “Her televizyon buna uyar, İngiltere’de televizyonlar İngiliz devletinin aleyhinde nefes alamazlar. Adamın canını öyle bir yakarlar ki asite atarlar seni sifonu çekerler. Kemikte memikte kalmaz. Bu ülkede televizyonlar Türkiye’ye sövebilir. Televizyonlardan bazı televizyonlardan bahsediyorum. İnşallah onları ben ihtilal yaptığımız zaman temizleyeceğiz.” şeklinde beyanların yer aldığı, 

Mehmet Şener Eruygur  isimli şüpheliye ait, Hitachi  marka, seri numarası  2679301F3PX1LY olan bilgisayar hard diski içerisinde;

“Vizyon Belgesi.Doc” isimli MSword dosyasının toplam (12) sayfadan ibaret olduğu ve içeriğinde genel olarak siyasetin ne olduğu ve muhtemelen yeni kurulacak bir parti ile ilgili bazı prensiplerin belirtildiği görülmüştür. Ayrıca söz konusu dosya içerisinde; “…Türkiye, gerçek anlamda bir “karşı-devrim”le yüz yüzedir. 1923 Cumhuriyeti’nin temel değerleri delik deşik edilmektedir. Hazırlanan yeni anayasa sadece iktidar partisinin ve İkinci Cumhuriyetçilerin istekleri doğrultusunda şekillenirse Ilımlı İslam Cumhuriyeti'ne doğru gidişin önü büsbütün açılmış olacaktır. Bu gidiş önlenemediği takdirde Türkiye'nin ulus-devlet yapısı, devletin tekil yapısı, ulusun birliği, rejimin laikliği ve demokratikliği birkaç yıl içinde köklü bir değişim geçirecek, ülke emperyalist merkezlerin iradesiyle uyumlu hareket eden işbirlikçi bir yönetimin eliyle aşırı lüks ve zenginlik ile yoksulluğun bir arada olduğu, sıradan bir Orta-Doğu ülkesine benzeyecektir…” ve “Bu noktada Demokratik Kitle Kuruluşları’na (STK'lara) çok önemli bir görev düşmektedir… Aziz ulusumuz, (…) Partisi olarak bizler, bir toplumdaki siyasal, kültürel, ekonomik, sosyal ve benzeri kurumları, o toplumun kendine bakışının belirlediğine inanıyoruz...” şeklinde beyanların yer aldığı görülmektedir.

ADD Genel Merkezi, Pınar Ö. isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde bulunan;

“Bilgilendirme-27.12.04.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; 27.12.2004 tarihinde Doğu Perinçek’e hitaben yazılmış bir yazı bulunduğu, yazıda “AB ile en iyi müzakereci, en hain olandır” tanımlamanıza aynen katılır, Kemalizm’in “altıok” ilkesine ters düşen “hıyanet erbabını” bir kez daha kınarım. Av. Ertuğrul K.” şeklinde,

“Fıl3763.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; ADD Genel Başkanı Av. Ertuğrul K. tarafından 26 Mayıs 2006 tarihinde ADD Şubelerine yazılmış (2) sayfalık bir yazı bulunduğu, yazıda genel olarak ADD’nin ülkemizde yürüttüğü faaliyetlerinden bahsedildiği, yazının bir bölümünde “… ABD-AB Emperyalizmi Türk Ulusu ve yurdunun iki can düşmanıdır. Bu ikili, dünya huzur ve barışının kasıtlı saldırganlarıdır. Her ADD üyesinin her söz ve davranışında bu gerçeği belirtmeleri çok yerinde olacaktır...” şeklinde,


“Fıl4648.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde; ADD Genel Merkezi ve örgütü adına 12.04.2005 tarihli “Atatürkçü Düşünce Derneği’nin Kamuoyuna Çağrısıdır!...” başlıklı yazı olduğu, yazı içeriğinde “…Türkiye’nin AB ile serüveni, 1959’dan bu yana 46 yıldır sürmektedir ve daha da süreceği ortadadır. Yarım yüzyıldır sürdürdüğümüz “AB karasevdası”, ülkeyi bölünme ve parçalanma eşiğine sürüklemiştir. AB ile maskeli baloya artık bir son verilmeli ve Gümrük Birliği’nin askıya alınması gündeme taşınmalıdır…” şeklindeki beyanlar ve dosya kapsamında yer alan aynı doğrultudaki diğer beyan ve delillerden, örgütün  bir devlet politikası olarak yıllardır takip edilen AB ye üyelik sürecindeki ciddi çalışmalar ve reformlardan rahatsızlık duyarak süreç aleyhine faaliyetler yürüttükleri anlaşılmaktadır. 

5 numaralı CD içerisinde;

“Muhtelif Rapor Ve Dosyalar (İrtica)” isimli klasörde “Ilahıyat Fakultesı Kokenlı Mılletvekıllerı(Ek-E).Doc” isimli MSword dosyasının “Gizli” ibareli olduğu ve İslami ilimler ve İlahiyat fakültelerinden mezun olmuş toplam (19) milletvekilinin isim listesi ile TBBM çatısı altında toplam (26) adet ilahiyat fakültesi mezunu milletvekilinin bulunduğuyla ilgili notun yer aldığı, 

“Muhtelif Rapor Ve Dosyalar (İrtica)” isimli klasörde “MGB Raporu 99.doc” isimli MSword dosyasının “Gizli” ibareli olduğu ve Hava Kuvvetleri Komutanlığının 1999 yılı Aralık ayında, bazı illerde bulunan toplam (243) adet lise düzeyindeki eğitim kurumlarındaki bazı öğrenci ve öğretim görevlilerinin irticai faaliyetleri ile ilgili rapor şeklinde hazırlanmış bir çalışma olduğu,

“Muhtelif Rapor Ve Dosyalar (İrtica)” isimli klasörde “mgk.doc” isimli MSword dosyasının “Gizli” ibareli olduğu ve Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreterliğince 1998 yılı Nisan ayında görüşülecek olan konularla ilgili hazırlanmış (9) sayfalık çalışma metni olduğu,

“Önemli Dosyalar” klasöründe  “b08.ppt” isimli 29 sayfadan oluşan PowerPoint dosyasının içeriğinde 25 Eylül 2003 tarihli ve “Gizli” ibareli T.C. Başbakanının Türkiye Ermenileri Patriği Mesrob II ile yaptığı görüşmenin özet tutanağı olduğu, görüşmede Türkiye’de bulunan Ermeni kökenli vatandaşların sorunlarının görüşüldüğü ve bu şekilde bir özet tutanağının yapıldığı, özet tutanağının Başbakanlık Dışişleri Baş Danışmanı Büyük elçi Ender A. ismi ile imzalı olduğu, 

“Önemli Dosyalar” klasöründe “b17.ppt” isimli 38 sayfalık PowerPoint sunumu olduğu,içeriğinde irtica ile ilgili basın araştırmalarının yer aldığı ayrıca 22-24 sayfalarında ‘Gizli’ ibareli bilgi notu olduğu, Kur-an kursları ile ilgili yapılan değişikliklerle mevcut hükümet tarafından açılan Kur-an kursları ve Süleymancı Nurcu ve bazı grupların bu durumdan nasıl yararlandığının yazıldığı, üzerinde ASAF Şube Müdürü J.Alb. Bedri D.’un imzasının olduğu,

“Önemli Dosyalar” klasöründe “b23.ppt” isimli 3 sayfalık Powerpoint sunumunda ‘Gizli’ ibareli bilgi notu olduğu, ilk bölümde Irak’ta ki Tikrit’te bulunan bazı şahısların elinde hardal gazı olduğundan bahsedildiği, diğer bölümlerde ise DYP, ANAP ve AKP’den bahsedilerek ilişkilerin anlatıldığı,

“Önemli Dosyalar” klasöründe bulunan “gürtuna_güneysu.ppt” isimli ‘Gizli’ ibareli 4 sayfalık powerPoint sunumunda, Özet bilgi başlıklı  4 Aralık 2003 tarihinde  İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ali Müfit G. ile bir görüşme yapıldığı, görüşmede siyaset ve  TSK’dan bahsedilerek ülkenin ruhuna, özüne, karakterine sahip çıkan insanların olması ve projeler yaratması gerektiği, Türkiye'de siyasetin program ve proje yarıştırmadığı ideoloji yarıştırdığı şeklinde bilgilerin olduğu ayrıca Başbakan R. Tayyip ERDOĞAN’ın doğum yeri olan Güneysu ilçesi hakkında bazı bilgilere yer verildiği,

“Saadet Partisi Broşürü” klasöründe toplam 3 adet dosya bulunduğu, ‘Gizli’ ibareli “Saadet Partisi Broşürü.doc” isimli dokümanda, K.K.K.’lığı 1.Ordu Komutanlığının 18 Mart 2005 tarihli remi yazısı olduğu Saadet Partisinin dağıttığı broşürlerle ilgili bilgiler olduğu,

“arşiv dosyalar” klasöründe , 12 adet ‘Gizli’ ibareli dosya bulunduğu, “Dışişleri-MGK.pdf” isimli dosyanın 28 sayfadan oluştuğu , Milli Güvenlik Kurulunun 18 Nisan 2005 tarihli toplantısı için hazırlanan Dışişleri Bakanlığı Takdim Metni olduğu, “emniyet-MGK.pdf” isimli 28 sayfalık dosyada 18.04.2005 tarihli İç işleri Bakanlığı Emniyet Genel Müdürlüğü MGK Takvimi olduğu, “FG Grubuna karşı alınması gereken taslak tedbirler.pdf”  isimli 2 sayfalık dosyada Fettullah G. gurubunun faaliyetlerine karşı alınması gereken taslak tedbirlerden bahsettiği, “İç istihbarat.pdf” isimli dosyada 31 Ekim 2005 tarihi ile İrticai Örgüt Gruplarının son dönem faaliyetleri başlıklı bir rapor olduğu, “Jandarma Fakir Öğrenci Kontenjanları.pdf” isimli dosyada 18 sayfadan oluştuğu J.Gen.K. İstihbarat Başkanlığı Aşırı Sağ Faaliyetler Şube Müdürlüğü fakir öğrenci kontenjan miktarları dosyası olduğu ve Milli Eğitim Bakanlığınca fakir ve başarılı öğrenciler hakkında hazırlanan yasanın Cumhurbaşkanı tarafından veto edildiğinden bahsederek Türkiye genelinde irticai unsurlara ait 127 okul tarafından 7.273 öğrencinin okutulabileceği şeklinde rapor olduğu, fakir öğrencilere yönelik kontenjan çizelgelerinin olduğu, bölge bölge bu çizelgelerin hazırlandığı, “Jandarma Hayribaba Kadiri Tarikati Ayini.pdf” isimli 23 sayfalık dokümanda J.Gen.K. İstihbarat Başkanlığı Aşırı Sağ Faaliyetler Şube Müdürlüğü Ankara Keçiören Bağlum kasabası Hayri baba camiinde kadiri tarikatının düzenlendiği zikir ayinleri dosyası olduğu ve Ankara İl Jandarma Komutanlığının Kadri Tarikatı faaliyetlerine yönelik başlatılan ‘mekan 01’ planlı istihbarat faaliyetleri özet bilgilerinin olduğu ve ayrıca bu konuda yapılan resmi yazışmaların yer aldığı, “MGK 24 Haziran Nurculuk Faaliyetleri ve FG Genelkurmay bşk Takdim Metni.pdf” isimli 10 sayfalık dokümanda MGK’nın 24 Haziran 2004 tarihli toplantısı nurculuk faaliyetleri ve Fettullah G. konulu gündem maddesi için Genelkurmay Başkanlığının takdim metni olduğu, “mgk kararı.pdf” isimli 1 sayfalık dosyada 25 Ağustos 2004 tarihli MGK kararının olduğu, “MGK Konuşma Notu-Mayıs 2004.pdf” isimli 13 sayfalık dosyada Genelkurmay Başkanı Org. Sayın Hilmi Ö.’ün Mayıs 2004 MGK konuşma notu olduğu, “mgk.pdf” isimli 13 sayfalık MGK Genel Sekreterliğince hazırlanan 18 Nisan 2005 tarihli Güvenlik faaliyetleri takdimi olduğu, “Mit-Mgk.Pdf” isimli 21 sayfalık dosyada Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarlığı Takdimi olduğu, “Rektörlerle Toplantı.pdf” isimli 5 sayfalık dosyada J.Gen.K. İstihbarat Başkanlığı Aşırı Sağ Faaliyetler Şube Müdürlüğü 19 Eylül 2003 tarihinde Rektörlerle yapılan toplantıda görüşülen konular başlıklı ve J.Gen.K.’lığını ziyaret eden Rektörlerle yapılan toplantının içeriğinin anlatıldığı irtica, başörtüsü gibi konularda görüşlerin yer aldığı ve uygulamaların aktarıldığı, 

“Batı Çalışma Grubu Belgeler\Muhtelif Rapor Ve Degerlendirmeler” klasöründe ‘Gizli’ ibareli çok sayıda resim dosyasının bulunduğu, bu resim dokümanlarında askeri personel ve öğrencilerin uyması gereken kurallardan bahsedildiği, askeri personelden eşi türbanlı olanların çağdaş kıyafet giymeleri konusunda takip edilmesi ve uyarılması, personel durum takip çizelgesi gibi çizelgeler hazırlanarak bu durumun kontrol altında tutulmasından bahsedildiği ve bu konuda hazırlanan raporlardan bahsedildiği,

“Batı Çalışma Grubu Belgeler” klasöründe “DSCN0843.JPG” ve “DSCN0844.JPG” isimli ‘Gizli’ ibareli 2 adet resim dosyasının bulunduğu, K.K.K.’lığının 24 Mart 1997 tarihli resmi yazısı olduğu, görsel ve yazılı basın, okul ve yurtlar, vakıflar ve dernekler, siyasi kuruluşlar, komu kurum ve kuruluşları, yasadışı kuruluşlarla ilgili rapor düzenlenmesinden bahsedildiği,

“Önemli Dosyalar” klasöründe “b07.ppt” isimli ‘Gizli’ ibareli ve 31 sayfadan oluşan PowerPoint sunumunda İstanbul eski Milletvekili Emin ŞİRİN’in basın açıklaması ve 1 Ekim 2003 tarihli Emniyet Genel Müdürlüğü ile J.Gen. Komutanlığı arasında tespit edilen sorunların görüşüldüğü, toplantı sonucu ile ilgili rapor olduğu, ayrıca 3 Aralık 2003 tarihinde Emniyet Genel Müdürü Gökhan A. ile Başkan isimli kişi ile görüşme çözüm metni olduğu ve atanan İl Emniyet Müdürleri hakkında bilgi notlarının bulunduğu, bazı İl Emniyet Müdürleri hakkında “Nurcu, Muhafazakar yapıda, Fettullah Grubu ve AKP’nin kilit adamlarından olduğu, tarikatçı ve rüşvetçi yapıda olduğu, Milli Görüş Grubunun içinde olmamakla beraber grubun emrinde, Fettullahçı, Rüşvetçi,  Hırsız olduğu” gibi ibarelerin bulunduğu,

“Önemli Dosyalar” klasöründe “zeki_ergezen.Ppt” isimli ‘Gizli’ ibareli 33 sayfalık PowerPoint sunumunda, Bolu ilinde bazı olaylardan bahsedilerek TEKEL müdürü Abdurrahman A., oğlu Roşhat A.’ın Bakan Zeki ERGEZEN’in akrabalık bağını kullanarak Türkiye genelinde İnşaat ihalelerine girdiklerinin istihbarat edildiği ve bu bilgilerin Genelkurmay Başkanlığınca İçişleri Bakanlığına oradan da Bayındırlık ve İskan Bakanlığı-Zeki ERGEZEN’e gönderildiği, Bakanlığında bu konuda araştırma yaparak, şahıslarla herhangi bir akrabalık bağının olmadığını, bu kişilere herhangi bir ihale verilmediği aksine bu kişilerin Bolu ilinde Cumhuriyet gazetesinin temsilciliğini yaptıklarının anlatıldığı raporlar ve yazışmaların olduğu,  

13 numaralı CD içerisinde;

“İstanbul Belediyesi Kadrolaşma” klasöründe “İstanbul Belediyesi(Özet).doc” isimli “Gizli" ibareli 2 sayfalık MSword dosyası olduğu, içeriğinde 24 Aralık 2003 İstanbul Büyükşehir Belediyesindeki Kadrolaşma başlıklı yazı olduğu ve bu konu ile ilgili değerlendirme raporu olduğu,

“Muhafazakar Demokrasi -arz-\Değerlendirme” klasöründe ‘Gizli’ ibareli dosyalar olduğu, içeriğinde AKP’nin “muhafazakar demokrasi” adlı yayınında yer alan Laiklik ile ilgili hususların değerlendirilmesi hakkında geniş kapsamlı bilgiler olduğu,

“ARŞİV” klasöründe “Gizli” ibareli birbirinden farklı 10 adet dosya olduğu, “AKP Genel İrtica DeğerlendirmesiDeğerlendirme 21.07. 2003 3.doc” isimli dosyada, AKP’nin faaliyetleri, kadrolaşma, Partinin önünü açan yasaların çıkarılması, türban vb. konularda genel bir değerlendirmenin yapıldığı, diğer MSword dosyalarında AKP seçim çalışmaları irtica ile ilgili yasa tasarılarının takibi ile ilgili çizelgelerin olduğu, “İrticai Faaliyetlere Karşı Mücadele Stratejisi-18-05-2000.pdf” isimli dosyanın ise 30 sayfadan oluştuğu,  “Gizli” ibareli ve “irticai (Siyasal İslam) faaliyetlere karşı yürütülecek mücadele stratejisi” başlıklı yazıda 18.05.2000 tarihli Başbakanlık Müsteşarlığınca Başkanlık Makamına yazılan bir üst yazı olduğu, içeriğinde ise irticai faaliyetlere karşı yürütülecek mücadele stratejisinden geniş kapsamlı bahsedildiği,

7 numaralı CD içerisinde;

“Andıc Atak Projesi\Atak_İlgili_Yazi” klasöründe çok sayıda ‘Gizli’ ibareli MSword dosyalarının bulunduğu, ATAK helikopter projesi ile ilgili resmi yazışmalar, değerlendirmeler ve anlaşma konularının yer aldığı, ayrıca tank savar projesi ile ilgili bilgilerin yer aldığı, bu konularla ilgili yapılan toplantılar ve değerlendirmelerin bulunduğu,

“Andıçlar” klasöründe “And Açılmasın.Doc” ve “Andıç Olay.Doc” isimli MSword dosyalarının bulunduğu ‘Gizli’ ibareli, ANDIÇ başlıklı, Ocak 2005 tarihli,  Genelkurmay Adli Müşavirliğin’den ‘Sn. Genelkurmay Başkanına’ diye gönderilen ve Genelkurmay Başkanlığı Özel Kuvvetler Komutanlığı Oğul bey köy inşaatlarında meydana gelen usulsüzlükleri konu eden yazı olduğu, 

Mehmet Şener Eruygur’dan ele geçirilen ADD Genel Merkezi, Genel Başkan Odasından Alınan 13 nolu CD içerisinde; 

“Arşiv” isimli klasörde;

“Atamalar.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 808 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı olduğu,

“Kadrolaşma 21.07.03.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1052 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“Kadrolaşma.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1762 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“006 Yök Ve Üniversiteler” isimli klasörde; 

“Dicle Üni.Yeni Rektör.Doc”, “Dicle Üniv_Mektup.Doc” “Dicle Üniversitesi 1974 Yılnda Kurulmuş Olup 12 Fakültes (1).Doc” Ve “Dicle Üniversitesi 1974 Yılnda Kurulmuş Olup 12 Fakültesi Bu.Doc” isimli MSword dosyalar olduğu, bu dosyalar içerisinde Dicle Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Fikri C. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve ırki görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“dicle üniv. eski rektörü.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dicle Üniversitesi Eski Rektörü Mehmet Ü. Ö. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Dicle Üniv_Mektup 13-04-04.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dicle Üniversitesi’nde görevli bulunan Prof.Dr.Fikri C., Prof.Dr.Mehmet Ö., Prof.Dr.Halil D., Prof.Dr.Ekrem M., Prof.Dr.Recep I., Prof.Dr.Zülküf G., Prof.Dr.Kadri B. ve Prof.Dr.Ömer M. isimli şahıslar hakkında bir takım iddialar ile bilgilerin bulunduğu,

“Elazığ Fırat Üniversitesindeki irticai yapılanma jandarma.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Elazığ Fırat Üniversitesi’ndeki öğretim görevlileri ile ilgili çeşitli iddialar ve bilgilerin yer aldığı, 

“G.Antep üiniverssitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Gaziantep Üniversitesi Rektörü İ. Hüseyin F. ile ilgili çeşitli iddialar ve bilgilerin yer aldığı, 

“MEB Hüseyin Çelik'in  künyesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK’in dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Mlatya Üniversitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Prof. Dr. Mustafa P. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Sivaks okullar raporu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Sivas Cumhuriyet Anadolu Lisesi, Abdüssamet Bal Anadolu Lisesi, Suşehri İlçesi İHL ve Özel Sultan Murat Lisesi isimli okullar hakkında bir takım iddialar ve bilgilerin bulunduğu,

“Van YY Üniversitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Van Yüzüncüyıl Üniversitesi hakkında bir takım iddialar ve bilgilerin bulunduğu tespit edilmiştir.

“019 Siyasi Partiler” isimli klasörde;

“Adana Milletvekili Ömer Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Adana Milletvekili Ömer ÇELİK isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve felsefi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Atilla Koç kimdir.doc”, “Atilla Koç kimdirözet.doc” ve “Atilla Koç kimdirözetresimli.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde Kültür ve Turizm eski Bakanı Atilla KOÇ isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Çizelgeler.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2004 Yerel seçimlerinde AKP’den Belediye Başkanı olan şahısların isim listelerinin bulunduğu ve bazılarının karşısında siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Cüneyd Zapsu.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde AKP’nin Genel Başkan Danışmanı Cüneyd Zapsu isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İrticai  Faal.Tespit edilen belediye başk.ları.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 126 Belediye Başkanının kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İstanbul Milletvekili Egemen Bağış.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde İstanbul Milletvekili Egemen Bağış isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüş ve ırki  kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kültür Bakanı Hüseyin Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin Çelik isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği anlaşılmıştır.

“023 Biyografik Bilgiler” isimli klasörde;

“Akp Rtük Üyeliği Aday Listesi.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde RTÜK Üyeliği Aday Listesi’nde isimleri bulunan şahısların kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüş ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Milletvekili Biyografileri.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 22 Milletvekilinin kimlik bilgilerinin yanı sıra bu milletvekillerinden 7 tanesinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Akp Eski Dönemsel Raporlar” isimli klasörde “İrtica.Doc”, “Kadrolaşma .Doc” ve “Terör .Doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde çeşitli kamu kurumlarında çalışan personel hakkında çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı, 

“Arşiv\Akp Kadrolaşma” isimli klasörde “Atamalar.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 472 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı olduğu görülmüştür.

“AKP'nin Beyin Takımı------” isimli klasörde; 

“Akp Tarikatçı Milletvekilleri.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde AKP Milletvekillerinin kimlik bilgilerinin yanı sıra kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Ulusalcılar.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2112 kişinin isminin yazılı olduğu, bu isimler arasında, duruşma kapsamında yargılaması devam eden E.Alb. M.Fikri KARADAĞ, E.Sb. Muzaffer TEKİN, Asuman ÖZDEMİR, Doç.Dr.Emin GÜRSES, Doğu Perinçek, Ergün POYRAZ, Erol MÜTERCİMLER, Sevgi ERENEROL, Sinan AYGÜN, ayrıca soruşturma kapsamında göz altına alınan Tuncer KILINÇ, İlker Güven, Emcet OLCAYTU ve İbrahim ŞAHİN gibi isimlerin yer aldığı AKP Milletvekillerinin kimlik bilgilerinin yanı sıra kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Akp'nin Terör, Kadrolaşma Faaliyetleri 2003 Arz” isimli klasörde “Kadrolaşma  Son.Doc”, “Kopya Kadir İlk .Doc”, “Kopya Terör İlk .Doc”, “Terör Son .Doc” Ve “Yedek Kadir Son.Wbk” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde çeşitli kamu kurumlarında çalışan personel hakkında çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı görülmüştür. 

“BÇG İnternette Çıkanlar” isimli klasörde; 

“İrtica Eğilimli İl Valileri.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 17 Valiye ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“İrtica Eğilimli Kaymakamlar.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 294 Kaymakama ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“İrticai Faaliyette Bulunan Sağlık Bakanlığı Hastaneleri.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 304 sağlık personeline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri saptanmıştır.

“Biyoğrafiler” isimli klasörde; 

“7 Özel Durum Bakanlar Kurulu2.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 21 Bakana ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“7 Özel Durumu1 Olan Milletvekilleri Akp.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 60 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri Akp.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 40 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri Bağımsız.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 3 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve bilgilerin kaydedildiği ve fişlendikleri,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri Chp.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 2 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve bilgilerin kaydedildiği ve fişlendikleri,

“9 Milletvekilleri Özgeçmiş Tamamı.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 500’ün üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve  bilgilerin kaydedildiği ve fişlendikleri,

“11 Milletvekillerinin Özgeçemişleri Son.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 365’in üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve bilgilerin kaydedildiği ve fişlendikleri anlaşılmıştır.

 “Adalet Bakanı Cemil Çiçek.doc”, “Başbakan Abdullah Gül.doc”, “Bayındırlık ve İskan Bakanı Zeki Ergezen.doc”, “Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Murat Başesgioğlu.doc”,  “Devlet Bakanı Ali Babacan.doc”, “Devlet Bakanı Beşir Atalay.doc”, “Devlet Bakanı Mehmet Aydın .doc”,  “Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Hilmi Güler.doc”, “İçişleri Bakanı Abdulkadir Aksu.doc”, “Maliye Bakanı Kemal Unakıtan.doc”, “Milli Eğitim Bakanı Erkan Mumcu.doc”, “Milli Savunma Bakanı Mehmet Vecdi Gönül.doc”, “Sağlık Bakanı Recep Aktağ.doc”, “Sanayi ve Ticaret Bakanı Ali Coşkun.doc” ve “Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar bahsi geçen Bakanların dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 100 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Ertuğrul Yalçınbayır.doc”, “Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen.doc” ve “Dışişleri Bakanı Yaşar Yakış.doc”   isimli MSword dosyaları olduğu, bahsi geçen Bakanların siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“Devlet Bakanı ve Başbakan Yardımcısı Abdullatif Şener.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Abdullatif ŞENER’in siyasi görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“Milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 85 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri,

“Tarım ve Köyişleri Bakanı Sami Güçlü.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Tarım Bakanı Sami GÜÇLÜ’nün dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendikleri anlaşılmıştır.

Mehmet Şener Eruygur’dan ele geçirilen ADD Genel Merkezi, Genel Başkan Odasından Alınan 5 nolu CD içerisinde; 

“AKP Kadrolaşma” isimli klasörde “AKP Kadrolaşma.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Prof.Dr. Nükhet Yetiş, Ahmet Kacar ve Cahit Paksoy isimli şahıslar hakkında bir takım iddialar ile bilgilerin bulunduğu ve fişlendikleri görülmüştür.

“BATI ÇALIŞMA GRUBU BELGELER\BÇG” isimli klasörde; 

“d1.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Bursa'da idari mahkeme başkanı Sabri Ünal ve mahkeme üyeleri M. Ali Ceran ile M. Kemal Önder ve İstanbul/avcılar ilçesi merkez kur'an kursu yaptırma ve yaşatma derneği yönetim kurulu başkanı ve ilçe müftü vekili Cuma Köse isimli şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“d2.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya il sağlık müdürlüğü emrinde çalışan isimleri ve unvanları yazılı doktor, hemşire, ebe ve memurları hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 9 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d3.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, 15 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d4.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, 9 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d5.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya ili ve çeşitli ilçelerinde valilik ve kaymakamların emrinde görevli devlet memurları hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 9 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d6.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, 13 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d7.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya ili müftulüğüne bağlı çeşitli bölgelerdeki müftü, imam, Müezzin ve çalışanları ve Malatya ilindeki çeşitli ilçelerde görev yapan hakim ve savcılar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 9 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d8.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya ili köy hizmetleri müdürlüğünde görevli mimar mühendis ve Malatya ili tekel sigara fabrikasında çalışan personeli hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 5 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d9.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya ili ve ilçelerinde bulunan il tarım müdürlüğünde görevli personeli hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 11 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“e2.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, İstanbul, Konya, Erzurum ve İzmir İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e3.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Artvin, İstanbul, Konya ve Ankara İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e4.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Elazığ, Erzurum ve Tunceli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e5.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Elazığ, Kayseri ve İzmir İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e6.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Iğdır, Kayseri ve Sivas İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e7.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Ankara ve Manisa İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e10.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Çukurova ve Kahramanmaraş sütçü imam üniversitelerinde bazı öğretim elemanları hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 7 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“e13.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Kahramanmaraş ve adana illeri PTT müdürlüklerinde görev yapan bazı personel, Kahramanmaraş İli Pazarcık ilçesi Tarım Müdürlüğü’nde görev yapan bazı personel ve Adana ili Karaisalı ve Tufanbeyli kaymakamlıklarında görevli bazı personel hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 6 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği saptanmıştır.

“Batı Çalışma Grubu Belgeler\Bçg Çalışmaları” isimli klasörde; 

“21.Bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Burdar, İstanbul, İzmir, Manisa ve Aydın İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“b.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul’da Konuşlu Adalet Bakanlığı Birimleri ile İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F1.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İzmir, Adana ve Gaziantep İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F2.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Şanlıurfa, Batman ve İzmit İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F3.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Kocaeli İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F4.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Çanakkale, İstanbul ve Denizli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F5.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, İstanbul, İzmir ve Kahramanmaraş İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“G2.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Erzurum, İstanbul ve İskenderun İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“G3.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara ve Adıyaman İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“G4.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Malatya, Ankara, Edirne, İstanbul ve Niğde İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“H1.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul, Ankara, Kütahya ve Çorum İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“H2.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Malatya, Ankara, İstanbul, Edirne ve Niğde İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“I1.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, İstanbul ve Çanakkale İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“I3.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Hatay ve İstanbul İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

 “II3.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Denizli ve Bursa İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu anlaşılmıştır.

“Batı Çalışma Grubu Belgeler\Bçg Çalışmaları 1” isimli klasörde; 

“a1.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Çanakkale, İstanbul, Elazığ ve Kocaeli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a2.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul, İzmir ve Ankara İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a3.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul, Ankara ve Kayseri İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a4.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Kocaeli ve Ankara İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a5.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Manisa ve İstanbul İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a6.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu,  Denizli ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a7.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Malatya ve Kocaeli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a8.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, İzmir, İstanbul ve Hatay İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a9.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Erzurum İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a10.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Edirne ve Kütahya İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a11.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Tekirdağ ve Batman İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a12.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İzmir, Erzurum, Denizli ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a14.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul, Manisa, İzmir ve Denizli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a15.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Karadeniz Ereğli ve Denizli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a16.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Bursa, Tunceli ve Siirt İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a17.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Kocaeli ve Adana İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a18.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Kayseri, Bartın, Bursa, İzmir İlleri ve KKTC’deki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a19.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Adana İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a20.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Türkiye’deki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a21.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a22.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul İli’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a23.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Denizli ve Adana İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a24.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Bursa ve İzmir İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a25.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Kocaeli İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a26.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Muş İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a27.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Bolu İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a30.bmp” ve “a31.bmp” isimli resim  dosyaları olduğu, Adana İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a32.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Afyon, İzmir, Ankara, İstanbul ve Manisa İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a33.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Tekirdağ ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a34.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İzmir ve Tunceli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a35.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul, Manisa, Erzincan ve Ankara İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a38.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Tekirdağ İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a39.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İzmir, İstanbul, Manisa ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a41.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Kayseri, Sivas, İskenderun ve Denizli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a43.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Kocaeli ve İstanbul İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu görülmüştür.

“Önemli Dosyalar” isimli klasörde; 

“a111.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Bayındırlık Bakanı Zeki ERGEZEN’in akrabası olduğu ifade edilen Abdurrahman A. ve oğlu Rojhat A. isimli şahısların siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği ve haklarında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a113.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Hüseyin Ç., Reşat A., Mehmet C., Orhan O., Celal U. ve Salih T. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a114.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Feyzullah A., Ali K., Ramazan A., Metin İ., Orhan Ö., Savaş Y., Şuayip D., Mustafa İ. ve Tekin A. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a115.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Emin K., Uğur G., Mehmet Y., Atilla Ç., İsmail K., Ali Osman K. ve Mehmet G. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a116.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Salih K., Vadi Ç., Cumhur K. ve İhsan Ü. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a117.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Saim İ., Hüseyin N., Ahmet K., Zekeriya K., Yaşar D., Ali T., Necmettin S., Atalay S., Ramazan T. ve Tahsin D. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a118.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen İbrahim K., Orhan E., Süleyman İ. ve Osman K. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“b20.ppt” isimli bir PowerPoint dosyası olduğu, Recep Tayyip Erdoğan’ın Soyağacının kaydedildiği,

“b22.ppt” isimli bir PowerPoint dosyası olduğu, sağlık Bakanlığı, Bursa İl Sağlık Müdürlüğü çalışanlarına ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu,

“c06.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, içeriğinde Milli Eğitim Bakanlığı’nda yapılan bürokrat atamaları ile ilgili isimlerin verildiği ve bu isimleri bulunan şahısların kimlik bilgilerinin yanı sıra dini ve siyasi görüşüne göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği

“01.jpg”, “02.jpg”, “03.jpg”, “04.jpg” ve “05.jpg” isimli 5 adet resim dosyasının olduğu, Abdulkadir AKSU ve ailesi ile ilgili soy kütüğü ve nüfus kayıt bilgilerinin olduğu, 

“b10.ppt” isimli bir PowerPoint dosyası olduğu, içeriğinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin Çelik’e ait Çankaya nüfus müdürlüğünden alınmış mühürlü nüfus kayıt örnekleri, Genel Kurmay Başkanlığı Basın Yayın ve Halkla ilişkiler dairesinin hazırlamış olduğu Milli Eğitim Bakanı ile ilgili basın haberleri, Mehmet A. isimli şahıs tarafından gönderilen, Milli Eğitim Bakanının Arap ve Kürt kökenli olduğu ile ilgili biz yazının bulunduğu  saptanmıştır.

“İrticai Faaliyette Bulunan Kamu Görevlileri” isimli klasörde “Süleymancı  Kamu Personeli Çizelgesi.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 4 şahsa ait dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği görülmüştür.

“Kadrolaşma” isimli klasörde; 

“Kadrolaşma1.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2002 ve 2003 yıllarında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 953 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma Ek-A.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 17 bakanlıkta gerçekleştirilen atamalar ile ilgili bilgilerin bulunduğu bir tablo olduğu, 

“Kadrolaşma Ek-C.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Başbakanlık, 18 Bakanlık, Üniversite/YÖK ve Diğer Kurumlarda gerçekleştirilen atamalar ile ilgili bilgilerin bulunduğu bir tablo olduğu, 

“Kadrolaşma Eski Ufuğa Verilen Üzerine Eilave Ettikleri.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2002 ve 2003 yıllarında Başbakanlık ve bakanlıklarda yapılan 233 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma Eski.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2002 ve 2003 yıllarında Başbakanlık, bakanlıklar ve Kamu kurumlarında yapılan 349 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma Listeye İlave Edilecek.Xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu ve hakkında istihbari çalışmalar bulunduğu,

“Siyasi Partiler” isimli klasörde “Yalçın Akdoğan.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, AKP Genel Başkan Danışmanı Yalçın A. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüşüne göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Org. Büyükanıt” isimli klasörde 5 adet alt klasör ve 3 adet dosya, ayrıca alt klasörler içerisinde de çok sayıda dosyalar ve alt klasörler olduğu, Genelkurmay Eski Başkanı Org. Yaşar B. ile ilgili kişisel bilgiler, aile bilgileri, banka hesap bilgileri, bağlantılı olduğu kişiler, gayri menkulleri ile ilgili bilgiler, sağlık durumu ile ilgili bilgiler, ailesi ile ilgili yapılan soruşturma dosyaları ile ilgili bilgileri içeren geniş kapsamlı araştırma dosyaları olduğu görülmüştür.

“İlk BÇG Çalışmaları” isimli klasörde 177 adet Excel dosyası olduğu ve bahsi geçen dosyalarda, Emasya Sorumluluk Bölgesi kapsamındaki illerde bulunan “basın yayın organları, suç örgütleri, vakıflar, öğrenci yurtları, kuran kursları, dersaneler, mescitler, radyolar, dernekler, gazeteler, dergiler, kıyafetler, tarikatlar, akımlar, cemaatler, dergahlar, medreseler” ile ilgili istihbari bilgilerin kaydedildiği tespit edilmiştir.

“Siyasi Partiler” isimli klasörde “Siyasi partiler-Seçimler-Tarikat bağ.xls” ve “Siyasi partiler-Seçimler-Tarika1t bağ.xls” isimli 2 adet excel dosyalarının olduğu, Siyasi parti isimleri ve liderlerinin yazılarak ideolojik görüşlerine göre sınıflandırıldıkları ve dini görüşüne göre bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“vatansever info” isimli klasörde “tayyip erdoğan ile erenköy cemaati toplantıları.doc” isimli MSword dosyasının “Gizli” ibareli olduğu ve içeriğinde; Albayraklar olarak bilinen ticari grubun Erenköy cemaati diye anılan grupla, menzil grubu  ile ilişkileri, etnik kökenlerine ilişkin değerlendirmelerin yer aldığı, görülmüştür. 

“Muhtelif Rapor Ve Dosyalar (İrtica)” isimli klasörde;

 “Ihl Mulkı Idare Amırlerı (Ek-B).Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, 265 Kaymakam’a ait isim listelerinin olduğu, dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Ilahıyat Fakultesı Kokenlı Mılletvekıllerı(Ek-E).Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, 19 Fazilet Partisi Milletvekillerine ait isim listelerinin olduğu, dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Mgb Raporu 99.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Ülke genelinde farklı illerde bulunan 243 okul ve bu okullarda görevli bazı öğretmenlerin dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği anlaşılmıştır.

“Biyografik İsthb” isimli klasörde; 

“İçişleri Atama.Ppt” isimli bir PowerPoint dosyası olduğu, bu dosya içerisinde İçişleri Bakanlığı’nda farklı birimlere atanan çok sayıda şahsa ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı olduğu,

“İlhami Şimşek.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde J.Kimya Bnb İlhami Ş.’in Eşi  Fatma Ş.’in dini görüşüne göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma Son.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 101 şahsın siyasi görüşüne göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Mayıs 2003 Kararnamesi İle Bakanlık Merkeze Gelenler.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde değişik kamu kuruluşlarında çalışan 35 şahsın dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Ömer Dinçer Ve Bazı Fişlemeler.Ppt” isimli bir PowerPoint dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Bursa İlinde muhtelif kuruluşlarında çalışan 15 şahsın dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Üst Düzey Atamalar.Doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde farklı kamu kurumlarında çalışan 78 şahsın dini ve siyasi görüşleri ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Biyografik İsthb\Kam Kur Yön Sev İrtcacı Pers” isimli klasörde “1.Jpg” isimli dosyadan “13.Jpg” isimli resim dosyalarında kadar toplan 13 adet resim dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde farklı kamu kurumlarında çalışan 68 şahsın dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Biyografik İsthb\Mustafa Sungur Cem Siyasiler Raporu” isimli klasörde “1.Jpg” isimli dosyadan “16.Jpg” isimli resim dosyalarında kadar toplan 17 adet resim dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde AKP milletvekillerinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği anlaşılmıştır.

ADD Genel Merkezi, Nermin Y. isimli şahsa ait, SAMSUNG marka, seri numarası  S08EJ1UP111365 olan bilgisayar hard diski içerisinde;

“Alpaslan I.Doc” isimli MSword dosyası içerisinde “ADD’den Ergenekon’a selam” başlıklı belgede, ADD Genel Yönetim Kurulu Üyesi Alpaslan I. isimli şahsın operasyon kapsamında göz altına alınan şahıslara destek verdiği beyanlar ile ADD’nin 10 nuncu kurultayında yaşanan olaylar ile ilgili haberlerin yer aldığı, Söz konusu belgede; “ADD Genel Yönetim Kurulu Üyesi Alpaslan I., Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsoruşturmasının 1 yılı aşkın bir süredir henüz iddianamesinin hazırlanmadığını belirterek, “Bu soruşturma kapsamında tutuklananlara yürekten selamlarımı yolluyorum. Hepimiz birer Atatürk olarak arkanızdayız” dedi.” Şeklinde beyanların olduğu saptanmıştır.

ADD Kadıköy Şubesine ait, SAMSUNG marka, seri numarası  SO1JJ10WBO4030 olan bilgisayar hard diski içerisinde;

“Bir Astsubay'dan...doc” isimli MSword dosyası içerisinde;  Şüpheli Oktay YILDIRIM adıyla yazılan Bir Astsubay’dan başlıklı belgede, “Pamuk'ları, Dink'leri, okursunuz………Türk askerlerinin kendi mahkemeleriniz tarafından,"çete" diye suçlandığını, yargılandığını  görürsünüz.” şeklinde beyanların olduğu,

ADD Genel Merkezi, Pınar ÖZER isimli şahsın kullandığı, SAMSUNG marka, seri numarası  SOOJJ20X150161 olan bilgisayar hard diski içerisinde;

“atoya-genel kurul hk-18.01.05.doc”

“cum. gazetesi kınama12.05.06.doc”

“ferit ilsever kutlama genel sek.doc”

“doğu perinçek.doc”

“adnan akfırat 22.10.05.doc”

“FIL14942.DOC”

“FIL10232.DOC” 

isimli MSword dosyaları içerisinde ADD antetli olarak şüpheliler Sinan AYGÜN, İlhan SELÇUK, Ferit İLSEVER, Doğu Perinçek, Adnan AKFIRAT, Hurşit Tolon, Kemal ALEMDAROĞLU’na yazılan yazılar olduğu görülmüştür. 

Şüpheli Neriman Aydın’dan elde edilen dijital verilerde,

 “NER 2 1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 134 sayfadan ibaret olduğu, söz konusu belgede;
-Neriman AYDIN adıyla 12.10.2004 tarihli H.B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Sayın B., malumlarınız olduğu üzere,  her türlü elektronik haberleşmemiz kolaylıkla takip edilmektedir. Bu nedenle telefonda ayrıntılı soramadığım için bağışlayınız.   

Jand. Korg.İbrahim A. ve Jan.Korg.Mehmet Ç. ile ilgili olarak  Şener  ERUYGUR Paşanın  onayını ya da yardımlarını talep edebilmemiz için, geçerli bir mesnedimizin olması gerekmektedir. Konuyla ilgili bana yönelteceği sorulara olumlu, dayanağı olan ve ne için  olduğunu anlatabilmem için bilgi sahibi olmam gerekmektedir.  Sizce bir mahsuru yoksa beni aydınlatmanızı rica ediyorum Sizden.    Ancak bu şekilde etkili sonuç almayı sağlayabiliriz.   Aksi taktirde kendisinden nasıl yardım talebinde bulabileceğimi  düşünmekteyim ve işin içinden çıkmakta zorlanmaktayım… KIRMIZI BEYAZ  da çalışan kızımız Fatma ile henüz yüz yüze bir görüşme yapamadım, çünkü babası dışarı çıkmasına izin vermemekte, telefon görüşmesinin tehlikeli olabileceği ve aramızda sır kalması gereken bazı hadiselerden karşı tarafın istifade etmemesi için bu konuda çok geciktiğim için özür diliyorum….”şeklinde beyanların yer aldığı,

- Neriman Aydın adıyla 03.05.2005 tarihli Erdoğan K. isimli şahsa hitaben yazılan e postada; “Cihan P. döneminde Yurtdışı görevi yaptım, döndüğümde ünvanlarım verilmediğinden, Bankanın yükselme sınavlarına çağrılarını red ettim... Ben bir Türk'üm.......  Mesleğimle ilgili özellikle Bankamızın satılmaması konusunda ASIL DEVLETİMİZ (TSK) nezdinde önemli çalışmalara katılmaktayım... (Bu bir sırdır..Size saklı kalsın)...” şeklinde beyanların yer aldığı,

   -Neriman AYDIN adıyla 14.10.2003 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüyüm, işbirlikçi siyasi kadroların sömürge anlaşmalarına parti adı fark etmeksizin korkusuzca, uyarı şeklindeki beyanlarınıza rağmen hiç çekinmeksizin imza atmalarını Siz Türk Silahlı Kuvvetlerinin her seferinde “Türk Silahlı Kuvvetleri AB’ne karşı değildir” sözlerinde buldukları cesarette ararız. Bu şekildeki ifadelerinizi Türk Milleti olarak koyacak yer bulamadığımızı itiraf etmeliyim.  Çünkü Türk Ulusu bu şekildeki sözlerinizle “demek ki korkulacak bir durum yoktur rehavetine ve yanılgısına” kapılmakta ve ihanetleri 65 yıldır ispatlanmış biri diğerini aratmayan soysuzlara desteklerini sürdürmeğe devam etmektedirler. Paşam, Başkent Ankara’da Karanfil Sokakta, Deniz Kuvvetleri Komutanlığı-Sahil Güvenlik Komutanlığı binasının tam karşısındaki Eyüboğlu Otelde, Otel sahibinden  misafirlerine kadar günün 24 saati  Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  aleyhine  azınlık ruhlu, molla zihniyetli  kafalar tarafından  inanılmaz bir propaganda yapılarak  kitleler etki altına  alınmakta ve  Türk Silahlı Kuvvetlerinin  dayanak noktası inceltilerek  altı  oyulmaktadır. Türk Milletinin gözleri önünde bölücülük, Türk Silahlı Kuvvetleri, Mustafa Kemal Atatürk ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti düşmanlığı yapılmaktadır. Türk Milleti henüz bu ihanete ve şer odaklarına karşı koyacak güçte,  uyanıklık ve duyarlılıkta değildir…Paşam,  Birlik Mahallesi, 14. Sokak, 11 nolu konut Doğu illerimizden bir  Şahıs, İşadamı ve Siyasetçiye ait olup, İlçi İnşaat tüzel kişiliği altında  faaliyet göstermektedir.    PKK-Kadek terör örgütü ile ilişkisinden başlamak üzere uyuşturucu kaçakçılığına kadar Türk Milleti, Türkiye Cumhuriyeti Devleti  ve Türk Silahlı Kuvvetleri aleyhine bölücü faaliyetlerde bulunduklarını, terör örgütü elemanlarına yardım ve yataklık yaptıklarını tahmin ediyoruz. Konuta girip çıkan insan sayısı bir hayli fazla olup,  çoğunluğunu Doğu ve Güneydoğu Anadolu kökenli vatandaşlarımız oluşturmaktadır. Gelip gidenlerden bazılarının asker kıyafeti taşıdıkları malumlarımız olup,  asker üniforması ile konuta girenler dışarı  sivil olarak çıkmaktalar, konuta  gelip giden  insanların sokaktaki davranışları ile bindikleri son model otomobiller duyarlı her vatandaşın dikkatini   çekebilecek boyutlardadır…Bu tür  girişimlerinizin  Ulusal Güçlerin bir araya gelmesinde  büyük katkıları olacağı inancını taşımaktayız. Bu ailelerin ve aşiretlerin, işbirlikçi ve satılmış  mevcut siyasi partilere yönlenmelerine ve emperyalist ülkeler güdümünde çeşitli yollarla istismar edilmelerine yol açan tutumlar karşısında   Türk Milletini ve Türk Devletini temsilen Devletimizin yegane  teminatı Türk Silahlı Kuvvetlerinin ve değerli komutanlarının  bu boşluğu doldurmasını beklemek bunca ihanetten sonra  hakkımız diye düşünüyoruz. Türk Ulusunun Milli olan her kafasından  faydalanmanızı bekliyoruz….Türk Ulusu olarak amacımız zamansız harekete geçmemek, ama geç de kalmış olmamaktır.  Örgütlenmemizde ve uyanmamızda bize  katkıları olacak yegane milli güç Siz Türk Silahlı Kuvvetleri’nin olduğuna inanıyoruz.   Türk Milleti bu konuda ısrar etmektedir Paşam. Plan ve program yapma, karşı düşünce üretme ve bu düşünceleri icraata  dönüştürme zamanıdır.  Tek bir sömürge anlaşmasının imzalanmasını ve yürürlüğe  girmesini, hiç edilen tek bir Kamu kurumunun satışını  durduramadığınız, durduramayacağınız içindir ki, tam bağımsızlığımızı kaybetmiş bulunuyoruz.  Bu konudaki ihmalkarlıklarınızın devam etmemesi için acilen tedbir almanızı bekliyoruz. Durdurmak için kafalar koparılması gerekiyorsa, o da yapılmalıdır.  Türk Ulusunun düşünceleridir. .. Türk yurdunda Türk ulusuna yakışır bir hayat istememizi bize çok görmeyeceğinizi ümit ediyor ve biz Türk Milletine gizli öncülük görevinizi yerine getirmenizi bekliyoruz.  İzninizle; Vasiyet gayet açıktır, gereğini yapmak üzere Sizi bekliyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı,      

-Neriman AYDIN adıyla 05.03.2004 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüğüm, 2003 Ağustos ayında şahsımı kabulünüzde Yüksek Makamlarınıza bir iki cümle ile açıklamaya çalıştığım, tedbir alabileceğiniz düşüncesiyle, özellikle Devlet-Millet ve Ülke güvenliğimizle doğrudan alakalı olan, şahsınızda Türk Silahlı Kuvvetlerinin birçok bilgi ve belgeye kolaylıkla ulaşabileceği konuyu ayrıntılı olarak bir kez daha Asıl Ellere iletmenin bir Türk Evladı olarak görevim olduğu  inancındayım…Türk Ulusu bu konuda endişelidir Paşam. Bir tarikat sapığının henüz Başbakan  değilken bile Kıbrıs’ı, Kıta Sahanlığını, Ermenistan, Kürdistan tavizlerini emperyalist babalarına söz vermiş  icraatlarının yanında,   Menderes’in yaptıkları solda sıfır kalmaktadır. Kaybettikten sonra kelle alınması Kıbrıs’ı geri getirmeyecektir Paşam. Türk Ulusunun düşünceleridir. Türk Ulusuna açıklamalarınızda, endişelerinizde dış merkezlerin saldırılarını, yerli maşaların azgınlıklarını göğüsleyebilecek güçte olduğunuza şüphemiz yoktur. En önemlisi  Türk Ulusu emrinizdedir Paşam. Kıbrıs’ı ilhak ettiğinizi açıklamazsanız ilk cephemiz düşmüş olacak ve arkası çorap söküğü gibi gelecektir…Bunu  durdurun Paşam, lütfen durdurun..” şeklinde beyanların yer aldığı, 

 -Neriman AYDIN adıyla 21.04.2004 tarihli Jd.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta;  “Ziraat Bankası Dış İşlemler Operasyon Daire Başkanı Güner A Beye malum konudan Türk Silahlı Kuvvetlerinin uzun zamandır haberdar olduğunu,  bu vesile ile Türk Ulusunun Devleti ile birlikte ayakta kalabilmesi için her bir bireyin katkısının vazgeçilmez olacağını, malum konudan tarafım sayesinde değil de, Türk Silahlı Kuvvetlerinin bizzat haberdar olduğunu hissettirmenizi, bu bilgilere dünya durdukça ulaşmanın geleneksel Türk Devleti bekasının bir gereği olduğunu Batılı Ülkeler Almanya, Fransa, İngiltere örnekleri vererek  ifade etmenizi, bu konuyu Batılı ülkelerde  Mali Polisin yaptığını, ülkemizde her kurumun Siyasi  iktidarlar elinde istismar edilmesi nedeniyle ülkemiz bakımından hayati öneme haiz bu ve benzeri konuların  Türk Silahlı Kuvvetlerine kaldığını belirtmenizi, Albayım özellikle bu bilgilere ulaşmak için  Mahkeme Kararı çıkartmak gibi bir çözüm şeklinden  asla bahsetmemenizi, bu hak ve yetkilerin Devletimizin  Kurulduğu gün Mustafa Kemal Atatürk tarafından Türk Ordusuna  verildiğini belirtmenizi, 

Türk Silahlı Kuvvetleri’nin her bilgi ve belgeye istediği anda  ulaşmasının Devletimizin  günümüzde getirildiği durum nedeniyle  önemli olduğunu,  Türk Ulusunun Türk Silahlı Kuvvetlerine  güvendiğini ancak katkılarının beklendiğini ifade etmenizi  önemle istirham ediyorum…“Not: Albayım toplantıdan önce Güner Arslan ve konuyla ilgili düşüncelerimi öğrenmek konusunda emrinize amadeyim. Dahili telefonumdan rahat konuşma imkanım bulunmaktadır.” şeklinde beyanların yer aldığı,                 

 Neriman AYDIN adıyla 20.07.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna Bildirge niteliği taşıyacak bir Gazetenin acil olarak ihtiyacımız olduğunu belirtmek isterim. …Söz konusu Gazeteye gönüllü olarak ve bundan büyük bir haz duyarak makale verecek Ulusalcı araştırmacı yazarlarımızın artık var olduğunu bilmek büyük bir imkan olup, Türk Ulusunu uyandırmak yolunda önemli mesafeler aldıracağı,  siyonist emperyalistlerin Türk Ulusuna kolay kolay etki edemeyeceklerini, Türk Ulusunun uyandırılma süresini kısaltacağı düşüncelerini taşımaktayız. Paşam, bu konuyla ilgili olarak Türk Ulusunun ve Türkiye Cumhuriyetinin geleceği için yapacağınız hizmetin  Türk Ulusunun  bir an evvel yönetimde hakim olmasına imkanlar, fırsatlar hazırlayacağı muhakkaktır... Türk Ulusunu emperyalist, siyonist AB ve ABD ye  sömürge yapmaya yemin etmiş siyasi zihniyetlere bu gazete ile ya da  bir TV kanalı ile Türk Ulusunun layık göreceği tokatı atma fırsatı doğacak ve Türk Ordusunu yıpratacak bir  ihtilale gerek kalmayacaktır düşüncesindeyiz. Çünkü bu kez yapacağınız bir ihtilalin Ulusal Tam Bağımsızlıktan, Ulus Devlet varlığımızdan yana olmasını,  Vatan ve Devlet hainlerinin ise  kafalarını almasını bekleriz… Candan E. bir Türk çocuğudur, günümüz İstanbul Valisi ve Devletimin en tepesindeki  diğer bir çok zevat gibi  Süryani değildir. Bunun için de korunmasını, kollanmasını beklemenin  hakkımız olduğunu bilmenizi isteriz. … Türk Ulusunun Devlet kadrolarından bir bir tasfiyesine ve öldürülmelerine   dur demek zamanı gelmedi mi Paşam ? Siyonist emperyalistler ve işbirlikçileri tarafından öldürüldüklerinden  sonra mı kendilerine selam duracaksınız…? Onlar hayatta iken kendilerine ulaşmanızın anlamı, ehemmiyeti, öldürüldükten sonraki  milyonlarca selama bedel diye düşünüyoruz  Paşam….Değerli Büyüğüm, 30 Ağustos’da Orgenerallikteki sürenizin dolduğunu biliyoruz. …Temenni ederiz ki zati âlinizden boşalacak Makama emperyalistlerin emrinde olmayacak değerli bir Türk Subayının Sizi aratmaksızın gelmesi ve Sizin kadar Türk Ulusuna güven vermesidir. Acaba böyle mi olacak diye endişelerimizi zati alinize iletmek, Sizinle paylaştığımız düşünce ve tespitlerimizi kendileri ile de paylaşıp paylaşamayacağımızı bilmek ve sormak  isteriz.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,   

 -Neriman AYDIN adıyla 17.08.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, emirleriniz üzerine komutanlığınız yetkililerinden Alb. Cengiz Y.   Sayın Candan E.  ile irtibata geçmişlerdir. ..söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler. Sayın Candan E.’in Komutanlık Yetkililerinizin de dinledikleri üzere inanılmaz ölçüde bilgilere sahip olduğu düşünülürse,  Bakanlıkta kalmasının sağlanmasının Asıl Devletimiz açısından fayda temin edeceğini ifade etmişlerdir…Konuyu Yüksek Makamlarınıza iletmenin gereğine inanmaktayım Paşam. Sayın Candan E.’in Ankara’da bulunması ASIL Devletimizin menfaatleri için önemlidir, vazgeçilmezdir.” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

  -Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında  Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler…Not: Albayım, konuyla ilgili aynı bilgiyi içeren bir notu Paşa’ya iletilmek ve bilgilenmesini sağlamak üzere Yaveri Yarbay Müfit Beyin odasındaki faksa da geçtim” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; ““Albayım, Sizleri  aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Sayın Candan E. beyin T. C. ANKARA 11.İdare Mahkemesinde açılmış bulunan  2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili dava 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E.  lehine sonuçlanmış bulunmaktadır…söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin  konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da Sayın Candan E. lehine sonuçlanmasına bu davanın dayanak ve örnek  teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz eder …Candan E.in Ankara’daki görevinde kalması için ikinci davada  yardımlarınızı  beklediğimizi  belirtiyorum…” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, Sizleri, Yüksek Makamlarınızı hayati aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Mülkiye Baş Müfettişi, Sayın Candan E. Beyin, Ankara 11.İdare Mahkemesinde 2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili açılmış bulunan dava, 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E. Beyin lehine sonuçlanmış bulunmaktadır. … söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da,  bu durumda Sayın Candan E.Beyin lehine sonuçlanmasına dayanak teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz ediyor…Yüksek Makamlarınızın malumları olduğu üzere,  Sayın Candan E.’in  Ankara’da Mülkiye Başmüfettişliği görevinde kalmasının  Asıl Devletimizin ayakta ve hayatta kalması için  önemine   ve gereğine  inandığımızı belirtirken,   Müfettiş olması nedeniyle inanılmaz  bilgi ve belgelerin sahibi Sayın Candan E.  Beyin bildiklerinin, Türk Ulusunun bir gün gereğini yapmak üzere Yüksek Makamlarınız nezdinde kayda alınmasının ehemmiyetine bir kez daha dikkatinizi çekmenin Türklük görevimiz olduğunu hatırlatmak istiyoruz  Paşam. Arz ederiz…NOT: 1-  paşam, bundan sonra elime ulaşacak bilgi ve belgeleri yine size mi yoksa Org.sayın F. T.  paşamıza mı iletmeliyim, bunu izninizle öğrenmek istiyorum” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.01.2005 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…şahsınıza arz ettiğim Sayın Mülkiye Başmüfettişi Candan E.  Beyin  Ankara İdare Mahkemesindeki  iki davasının  da Siz değerli ve duyarlı Türk Komutanının katkıları sayesinde  lehine sonuçlandığını ve İçişleri Bakanlığındaki Başmüfettişlik görevine başladığını Yüksek Makamlarınıza  iletmekten sevinç duymaktayız. Sayın Candan E.’in Yüksek Makamlarınıza iletilmek üzere şahsıma ilettiği belgeler  mektubum ekindedir. (Ek no: 3 Candan E.) ) Arz ederim.” Şeklinde beyanların yer aldığı, anlaşılmaktadır.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape:3528 19.11.2007 tarihinde Mehmet Şener Eruygur ile Habip Ümit SAYIN’ın  görüşmesinde özetle; Şener Eruygur’un “Ümit bey iyi günler ben Mehmet Şener Eruygur” “… kitabınızı aldım teşekkür etmek için aradım.” “Ben Pıragta okuyacam bir şeyler alacağım kesin zaten” dediği, Ümit’in “E Paşam İstanbul’daysanız bir görüşebilirsek iyi olur” dediği, Şener Eruygur’un “Şimdi ee yirmi beşinden sonra müsait olacam ondan sonra bir görüşelim o zaman” dediği, 

Tape No:3547, 24.12.2007 tarihinde Mehmet Şener Eruygur ile H.Ümit Sayın görüşmesinde özetle; H.Ümit Sayın’ın, “Alo Paşam nasınız?” dediği, M.Şener Eruygur’un “Merhaba Ümit nasın canım?” dediği, H.Ümit Sayın’ın “Sağolun müsait olduğunuz bir gün görüşebilir miyiz Paşam?”,M.Şener Eruygur’un “E tabi yalnız birkaç gün İstanbul dışında olacam” dediği, H.Ümit Sayın’ın “Tamam” dediği, M.Şener Eruygur’un “29’uzundan sonra görüşe biliriz olur mu” dediği, H.Ümit Sayın’ın “Tamam 29’uzundan sonra olur yani” dediği, M.Şener Eruygur’un “Tamam” dediği, H.Ümit Sayın’ın “E siz geldiğinizde ben arıyımmı tekrar sizi” dediği, M.Şener Eruygur’un “Olur tabi tabi tabi hay hay” dediği, H.Ümit Sayın’ın “Tamam çok teşekkür ederim görüşmek üzere” dediği, M.Şener Eruygur’un “Bende ararım sizde arayabilirsiniz görüşürüz oldu” dediği, H.Ümit Sayın’ın “Sağolun çok teşekkür ederim” dediği, M.Şener Eruygur’un “Oldu sağolun iyi günler” dediği, 

Tape No:6002, 12.02.2008 tarihinde saat:12.18 de Kazım…? ile yaptığı görüşmede özetle; Kazım’ın “Bu birliktelikte ben işte Saim beyi söyledim Vahit beyi söyledim işte Adana eski başkanımızı aradım Akif beyi” “Birde eski genel başkanımız eski genel başkanımız Halil İbrahim Ş. beyi çağıralım mı bilim kurulundan üyemiz olarak yoksa gerek yokmu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Daha o kapsamda değil” “Haber verdiyseniz ayıp olur” dediği, Kazım’ın “Haber vermedim toplantıya davet etsek olur mu ayrıca” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Olur olur onda bir sakınca yok” “Onda bir sakınca yok da o görüşmemizde” dediği, Kazım’ın “Birde Tugay komutanımız birlikte olmak istiyordu ona haber vereyim mi o akşam ki yemeği yoksa” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Olur olur Tugay Komutanının bir sakıncası olmaz” dediği, Kazım’ın “Öyle mi o da bulunabilir yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bulunur ama ondan sonra ayrıntıya gireriz” dediği, Kazım’ın “Tamam nasıl isterseniz ben sizden bir bilgi alayım ona göre hareket edeyim dedim” dediği, M.Şener Eruygur’un “Oldu oldu” dediği, Kazım’ın “Tamam genel başkanım peki iyi günler diliyorum saygılar efendim” dediği,

Tape No:6003, 12.02.2008 tarihinde saat:13.04’te Hakan D. ile yaptığı görüşmede özetle; Görüşmenin başında birbirlerine hal hatır sorduktan sonra Hakan D.’nun “Teşekkür ederim Lüleburgaz’dan arıyorum”  “Ben… bir şey ifade etmek istiyorum Hüseyin Taşkın bizim eski şube başkanımız” “… şimdi bunlar ayın 16 da bir miting planlıyorlardı bölgede sonra görüştük ettik iptal oldu o” “Ancak şimdi tabi orada bütün kitle örgütleriyle bunlar daha önceden konuşmuşlar belli kararlar almışlar ADD nin öncülüğü hareketi tabi” “Şimdi böyle bir şey olmayınca ortada kalmışlar” “Bana danışınca bende dedim ki panel düzenleyin o çerçevede işte adımlar atıldı” “Bununla ilgili olarak Sabih Kanadoğlu’nu düşünüyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Olabilir, olabilir niçin olmasın” dediği, Hakan D.’nun “Yani ben direk sizi arıyorum yanı zaman kaybetmemek bir de” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi yalnız 15 ne alma ihtimali yüksek oldu yarın o diğer platformlarla beraber kararlaştıracaklar bi 15 i bir 16 sı nasıl yetişebilecekler mi bu çocuklar ona” dediği, Hakan D.’nun “Şöyle bizim mitingimizi söylüyorsunuz 15 mart onu biliyorlar” “Şimdi ben detaya girmiyorum o konuda hiç endişeniz olmasın çünkü Babaeski Belediyesi de bizim insanımız” “Her zaman destek çıkıyorlar mesela geçen defa mitinglerde 11-12 otobüsle en çok katılımı sağlayan” “Şimdi bu Sabih Kanadoğlu çünkü bölgeye hiç gelmedi” “Trakya’yı da tanıyorsunuz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet o bayağı bir etkili olur” dediği, Hakan D.’nun “Evet birde uygun görürseniz yani sizce ben size danışmadan ismi telaffuz etmiyorum bu Osman Ö. uygun düşer mi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “olur, olur o da olur” dediği, Hakan D.’nun “Yani yanında olursa böyle farklı bir duruş ortaya çıkar ki çok etkili olacağını umuyorum” “O çerçevede söylüyorum sizden ricamız efendim bu konuyu da başkası devreye girmesin sizin söylemeniz netlik getirecek ona göre ben arkadaşlara döneceğim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam ben söylerim Kanadoğlu’na size müracat eder yalnız KANADOĞLU ile biz ayın 17 de Ankara’da bir panelde olacağız Şubatın” dediği, Hakan D.’nun “ÖZBEK paşayla ilgili ne yapalım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “arayabilirsiniz ÖZBEK’i ben biraz önce gördüm ÖZBEK’i ama şimdi daha göremem” dediği, Hakan D.’nun “Tamam efendim o zaman KANADOĞLU ile ilgili ilk önce netliği getirelim günü belirleyelim ondan sonra Osman paşamı arayacağım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam ben şimdi KANADOĞLU’na şimdi söyleyeceğim sizi arayacaklar diyeceğim” dediği,

Tape No:6004, 12.02.2008 tarihinde saat:17.14 te 4795298366 numaranın çektiği mesajda; “@0LIDegerli Sener Eruygur Pasam. Egemen bagis in berlin olayiyla ilgili olarak Yargitay Cumhuriyet Bassavcisi e.bagisin konumundan dolayi AKP yi kapatmada en” yazdığı,

Tape No:6005, 12.02.2008 tarihinde saat:17.41 de Sipahi Ü. ile yaptığı görüşmede özetle; Sipahi Ü.’in “Şener paşam Sipahi Ü. ben SMS imi aldınız mı efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He aldım, aldım tamam teyit de ettiler zaten öyle bir hazırlık varmış” dediği, Sipahi Ü.’in “Evet doğru o bize de hemen geldi başka bir kanaldan eee şuanda şey videoları ayarlıyoruz onları gönderiyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Göndereceksiniz tamam kesin mi” dediği, Sipahi Ü.’in “Kesin yok hiçbir sorun yok kesin şey gurubu eee bu Doğan Grubu dik durmayı kararlaştırmışlar” “Evet kesinlikle dik durcaklar çünkü kendi menfaatleri de var işin içerisinde ondan dolayı da yapıyorlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Anladım, anladım” dediği, Sipahi Ü.’in “Yani anlatmama gerek yok siz biliyorsunuz” “Fakat şey paşam Türkiye için iyi bir şey” “Başardık paşam amaç biraz buydu oldu peki ben Dursun beyi aradım sizi bulamayınca ona söyledim” “… çok önemli bir haberdi dedim sevincimizi paylaşalım dedim hemen” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un da “sağ ol teşekkür ederim sağ ol” dediği,
Tape No:6006, 13.02.2008 tarihinde saat:12.01 de Tamer A. ile yaptığı görüşmede özetle; Tamer A.’ın “dün platformdaki şeyler temsilciler eee bir araya geldiler ve Sema hanımda bildiriyi okudu”  “Ondan sonra da bundan sonrada işte halka da bu duyuruyu yapmış oluyoruz” “Hareketimizi başlattık diyoruz güzeldi yani güzeldi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam şimdi şeyin Hurşit in şimdi böyle ortada merkezi bir pozisyon takındığını ifade ettiler bana” dediği, Tamer A.’ın “Ne gibi” diye sorduğu, Mehmet Şener Eruygur’un “Yani böyle bu işin düzenleyicisi biziz gibi” dediği, Tamer A.’ın “düzenleyicisi gibi mi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “evet evet” dediği, Tamer A.’ın “ha bilmiyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… şimdi komutanım bu ayın on beşine” “biz artık ilan etmemiz gerekiyo ADD biz başka türlü ayakta tutamayız” “tamam bunu ilan ettiriyorum yani başka türlü çözümümüz yok biz şeye yaparız ııı etkisiz hale geliriz onbeşte fena bir tarih değil iyilik içinde hemen” dediği, Tamer A.’ın “doğru” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “biz artık hemen onu söylüyoruz bir, ikincisi bu Metin G.’i” dediği, Tamer A.’ın “bu gün mü söylüyorsunuz onu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “neyi bu gün söyleyecez artık” dediği, Tamer A.’ın “onbeş Martı mı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “onbeş Martı dernek” dediği, Tamer A.’ın “ama o zaman şöyle o zaman e şey olarak dernek olarak söylüyorsunuz değil mi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “dernek olarak ama diğerlerini de beraber yanımızda görmek isteriz tabi birlikte olmak isteriz ama biz bunu beğenmiyoruz bilmem şu tarihte derlerse o zaman birlikteliğin ne anlamı kaldı yani” “Komutanım şimdi el altından şeyler başladı” “… biz bunu açıklamak zorundayız çünki şey var ıııı arkadan kaynamalar var alttan” “Bunu önlemek zorundayız yani onbeşine efendim benim onbeşine canım istiyor da istemiyor da onaltısına” “başka bir şey olamaz yani” dediği, Tamer A.’ın “tamam ben görüşeyim Hurşit Paşayla şimdi” “diğer arkadaşlarla da bir konuşalım”dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “betin gergin pozisyonu var diyor diki etrafta eee ADD herkesi etrafında topluyor bunları faaliyette bulunmamak üzere topluyor şeklinde bu yıkıcı bir muhalefet yapıyor” “Bu adamın artık bizimle beraber olması bence şey haline geldi ne zaman yapılacak bu Ulusal Birlik Hareketi toplantısı” dediği, Tamer A.’ın “Sen ne zaman istersen senin geldiğin zamanda yapalım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Geldiğim zaman işte onyedisi panel var” “Onsekizinde yapalım ben orda açıkların derim ki birlikte olmak istemiyoruz diğer arkadaşlarıda” dediği, Tamer A.’ın “Hurşit paşam yanımda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ben onla da konuşayım” dediği, Tamer A.’ın “Hurşit paşayı vereyim ondan sonrada tekrar söylemiş olduğun konuyu zaten Hurşitle de konuşacam şimdi” dediği ve görüşmeye Hurşit Tolon’un devam ettiği, Mehmet Şener Eruygur’un “günaydın” “çok güzel olmuş bir mukabele” dediği, Hurşit Tolon’un “çok güzel oldu harikulade ama sizi burada aradık onu söyliyeyim yani hakkatten burada olmanız gerekiyordu şeyde kürsüde kürsüde” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kürsüdemi” dediği, Hurşit Tolon’un “Tabii” “Efendim çok olağan üstü bir ağırlık” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Güzel güzel tamam zaten yavaş yavaş konur merak etmeyin” dediği, Hurşit Tolon’un “Türkiyem grubu katıldı çok güzel oldu çok çok güçlü oldu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi Hurşit paşam” “bu ayın on beşini ben açıklamak zorundayız” dediği, Hurşit Tolon’un “Hayır açıklamayın efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ama bize aşağıdan şey var” dediği, Hurşit Tolon’un “Açıklamayın açıklarsanız yine aynı şey olur onu bi konuşalım öyle onu açıklarsanız ben yokum hemen”dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “o zaman bizde başka bir tarihte” dediği, Hurşit Tolon’un “bakın konuşalım diyorum onun için bakın” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “E olmadı bu” “Yani bu şimdi ikisini” dediği, Hurşit Tolon’un “Hayır ikisini siz karar vermiş olursunuz o zaman hani beraber karar vercektik” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben yokum diyorsun” dediği, Hurşit Tolon’un “Hayır şimdi verdim derseniz olmam diyorum” “şimdi bakın burada oturalım zaten Anıtkabire gidiyoruz  şimdi orda hemen konuşalım oldumu komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi orda konuşsanız müsait olmaz mı” dediği, Hurşit Tolon’un “Şimdi Bülent beyde geldi bakın hemen şimdi geldi yine komutanımda burda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şunu söylüyorum” “Bizim böyle bir şey yapmamız gerekiyor” dediği, Hurşit Tolon’un “Efendim haklısınız yüzde yüz de onbeşmi onsekizmi onyedimi yani herkesin bir yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle empoze edelim olmazmı onbeşinde empoze etmeye çalışalım” dediği, Hurşit Tolon’un “Şimdi bir şey söyleyecem Türkiyem var diğer teşkilatlarla beraber tamam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onbeşine öneriyoruz” dediği, Hurşit Tolon’un “Ha onun için açıklamayın birlikte evet denilene kadar onu demek istiyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İşte tamam bir an evvel yapmamız lazım bu gün bunu  yapmazsak dağılma noktasına geliriz” dediği, Hurşit Tolon’un “Komutanım tekrar arz ediyorum şimdi bu gün yarın bu konuşulur hemen olur ama siz açıklarsanız o zaman içerde kıyamet kopuyor ikiyi açıkladınız dün kiyamet koptu yoktunuz onu Tamer paşam anlatmıştır herhalde size” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi ne yapacaz o zaman” dediği, Hurşit Tolon’un “Efendim şunu yapacaz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ya lütfen bugün görüşün diyorum ben sizden bunu istirham ediyorum” dediği, Hurşit Tolon’un “Bende diyorum ki konuşup dönücem size zaten diyorum” dediği ve görüşmeye Tamer A.’ın devam ettiği, Tamer A.’ın “Şimdi konuşacaz konuşucaz onu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Görüşün başka türlü bizim işimiz çok sıkıntıya giriyor” dediği, Tamer A.’ın “Biz konuşuruz şimdi bağlarız tamam” “Konuşucaz ben sana bildiririm” dediği, 

Tape No:6007, 13.02.2008 tarihinde saat:12.19 da (479 529 83 66) numaralı telefondan Mehmet Şener Eruygur’a çekilen mesajda; “@pLIDegerli Sener Eruygur Pasam.dun size dogan grubu dik telefonda durma karari aldi net bilgiyi teyit eden milliyet basyazi bugun okuma imkaniniz olursa he” yazdığı,


Tape No:6008, 13.02.2008 tarihinde saat:12.19 da (4795298366) numaralı telefondan Mehmet Şener Eruygur’a çekilen mesajda; “@pL@rseyi acikliyor. artik canlar akp, tayyip erdogan, abdullah gul icin caliyor. Tekrar sicak selamlar saygilar. Sefa m.yurukel” yazdığı, 

Tape No:6009, 13.02.2008 tarihinde saat:12.23 te 4795298366 numaranın çektiği mesajda; “@ M@okuma imkaniniz olursa herseyi acikliyor. artik canlar akp, tayyip erdogan, abdullah gul icin caliyor. Tekrar sicak selamlar saygilar. Sefa m.yurukel” yazdığı,


Tape No:6010, 13.02.2008 tarihinde saat:18.07 de Ercan Y. ile yaptığı görüşmede özetle; Ercan Y,’ın “Gayet planlandığı şekilde dün akşamda malumunuz on buçuk a kadar sürdü komutanım”  “Tabi diğer konularla ilgili komutanımız Tamer paşam size bazı şeyleri söylemiştir zati âlinize komutanım” “Yani iyi güzeldi komutanım şeyle ilgili zati âliniz Atila albayımla bi görüşmemi istemişti komutanım Tiltak’la” “Ben de tesadüf en dün komutanım ilk defa şey boşlukta kaldım komutanımız da gelmemişti öğleden sonra geleceğim demişti orduevine gittim orada kendisini gördüm oturdum yemek yerken bilemiyorum Süleyman eşiyle birlikte geldi o da bizim yanımıza oturdu” “İşte sen benim dedi kodumu yapıyorsun işte genel başkana o Melek hanım bir şey vermişti ya komutanım zati âlinize Süleyman Polat’a verilmesi yazıyla bende çıktı alıp gelmiştim” “İşte onu masasına koymuşunuz işte tehdit falan yaptı işte bunlar şöyle yaptın böyle yaptın gibi bende dedim ki burası yeri değil konuşmayalım gerek de yok ve bu şekilde kendisini şey yaptım” dediği ve görüşmenin devamında Ercan Y.’ın “Denizli’ye gelmemde bir sakınca var mı komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hayır çok memnun olurum” dediği, Ercan Y.’ın “Yani Ali hocam her halde Abdurrahman bey gelecekmiş şey de gelecek biliyorsunuz benim Denizli Çal benim esas kütüğüm ama diğer şeylerimizde var” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle mi memnun olurum tabi” dediği, Ercan Y.’ın “Eğer zati alinizde uygun görürse onlar arabayla gelecek galiba Abdurrahman bey öyle dedi biraz önce onunla konuşmuştum ben Ali hocam bir toplantıya katıldılar İzzet beyle katılmamızda fayda var diye düşünüyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi, tabi” dediği,

Tape No:6011, 13.02.2008 tarihinde saat:19.23 te Ali E./ Mümtaz S. ile yaptığı görüşmede özetle; Ali E.’ın “Mümtaz hoca, Mümtaz hoca ondan sonra şey var bu Ulusal İşadamları Birliği” “Bir de Gökhan GÜNAYDIN” “Hani bu haftalık görüşme şeyimiz vardı ya” “Onu yapıyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Benimde selamlarımı saygılarımı söyleyin” “O yarın 17 yle ilgili olarak HABERAL diyor ki” “Onu diyor pazartesiye alsanız diyor çünkü öğrenci yok dolduramayız orayı diyor yoksa nakilde bir sorun yok diyor yarın sabahleyin bunu bir görüşüp de diğerleriyle yani onlar açısından bir sorun yoksa pazartesi alalım” dediği, Ali E.’ın “Peki, peki” dediği ve telefonu Mümtaz S.’a verdiği, Mehmet Şener Eruygur’un “sayın hocam saygu sunuyorum” “Allah kolaylık versin” “Efendim bu Pazar günkü çalışmayla ilgili olarak” “Televizyon da Haberal diyor ki o gün öğrenci yok bir şey yok diyor bunu pazartesiye alsanız” dediği, Mümtaz S.’ın “HABERAL mı diyor onu” “Olur, olur ben varım zaten Pazar ters geliyordu bana ben katılırım pazartesiye alınırsa” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle mi tamam o zaman ben Ali hocaya söylerim onlar diğerleriyle görüşürler” dediği, 


Tape No:6012, de kayıtlı 15.02.2008 saat:11.29 da Yavuz…? ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “On tane üniversiteye verdim” “Fon parasını yatıracaklar herhalde bir iki güne” “: … Halis dört tane de o aldı, 13 tane gönderdim Kadıköy’e diğerlerine de telefon açtık, işte alın üçer beşer tane diye bakalım  ben de tahmin etmiyorum ama işte 45-46 tane de orada var olabildiğince satacağız” dediği, Yavuz’un   “Tabi ben de bir yerden gidiyorum arkadaşlarıma gidiyorum eşime dostuma gidiyorum ben diyorum ki alacaksın başka şeyi yok bir Atatürk için alacaksın iki benim değerli arkadaşlarımsınız ben geliyorum ayaklarınıza diyorum tamam diyorlar Yavuzcuğum üç tane ver iki tane öyle satıyoruz komutanım satacağız yani satacağız o gece muhteşem bir gece yapacağız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… sildiniz zaten” dediği, Yavuz’un “Sildim efendim sildim efendim şimdi 15 tane vardı Cihangir  … eşim oturdu keçeli kalemle matbaa gibi çiziyor o da şimdi karşımda ona da o görevi verdik” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam sağolun” dediği, Yavuz’un “Sağolun komutanım. Biz sizin her zaman bir neferiniziz bunu böyle bilin, ben Atatürk için ölmeye de öldürmeye de hazırım yani böyle yağma yok bu yüce ismi kimse aşağılara düşüremez bu kadar basit biz böyle düşünüyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ölmeye öldürmeye değil de” dediği, Yavuz’un “Neyse o lafın gelişi ağzımdan çıktı da yani Atatürk için bir savaş varsa gireriz savaşa komutanım öldürme derken kusura bakmayın heyecanıma bağışlayın sinirlerim bozuluyor yani dün akşam İlker Paşa dedi ki ne güzel konuştun dedi derim ben dedim ya niye demiyeyim, sonra biz Atatürkçü geçiniyoruz Atatürk” dediği 

Tape No:6013, 15.02.2008 tarihinde saat:15.35 te Yaşar O. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Ben Pazar günü Pazar günü Ankara’dayım” “O zaman bir haberleşelim olmaz mı efendim”dediği, Yaşar O.’ın “Olur, çok iyi olur” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ankara’da daha iyi olur” dediği,
Tape No:6014, 16.02.2008 tarihinde saat:18.08 de Yaşar O. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “… ben işte saat dokuz buçukta İzmir’den Ankara’ya geleceğim” dediği, Yaşar O.’ın “Yani zati aliniz için ney şeyse isterseniz öğlen bir yerde bir şey atıştırıp sohbet ederiz yani sizin programınıza ben uyarım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “nasıl nerede arzu edersiniz” dediği, Yaşar O.’ın “Hayır yani neresi uyarsa Bilkent’e gidelim isterseniz veya ama orası daha şey gibi” “Mezalinaya gidebiliriz”  “Evet o kavaklı şeyde Pakistan Büyükelçiliği’nin karşısında” “O zaman orada yarımda buluşalım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Olur olur efendim olur olur” dediği,

Tape No:6015, 16.02.2008 tarihinde saat:19.31 de Birol Başaran ile yaptığı görüşmede özetle; Birol Başaran’ın “Hı paşam biliyorsunuz bu şeyi biraz dinciler kullanmaya başlamışlar bizim paneli” “sizde görmüşsünüzdür okumuşsunuzdur” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ha söylediler arkadaşlar gördüm şeyde evet” dediği, Birol Başaran’ın “Ha o konuda hani yapabileceğim bir şey varsa söyleyin hani ben sizi ve ADDyi ( ADD) yi zor durumda bırakmak istemem” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Açıklama yaptı mı USİAD ( Ulusalcı İş Adamları Derneği )”  dediği, Birol Başaran’ın “evet açıklama yaptı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne, ne yaptınız ne dediniz” dediği, Birol Başaran’ın “… hiç bir zaman hukuk dışı darbe dışı falan filan şeyler yapılmamıştır zaten o panelde de öyle söylenmemiştir falan diye” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ben yok ayağa kalkmışım alkışlamışım falan” “yani böyle şey nasıl yazdılar adamlar belli yani niyetleri belli” dediği, Birol Başaran’ın “Zaman gazetesinde videoda koymuşlar bir parça” “Yani görüntüde koymuşlar orda bir yerde siz beni alkışlıyor görüyorsunuz da onu kullanıyorlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “onu kullanıyorlar” “Ama yani sizin konuştuktan sonraki alkıştır o yani” dediği Birol Başaran’ın “Yani ben yine de şey olun diye rahat olun merak etmeyin hani ben öyle sizin zaten üstünüze benim açımdan bir şey yokta sizin üstünüze biraz gitmek istiyorlar onu kullanıyorlar bunu da kullanıyorlar diye düşünüyorum” “O yüzden ben mümkün olduğunca şey yaparım” “… ne denir bastırtmaya çalışacağım sizi bir şey olursa topu bana atabilirsiniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “O nasıl alkışlarken gösteriyor” dediği, Birol Başaran’ın “Yani işte şey dedikleri hukuk dışına çıkılacak günler geliyor demişiz yani biz onu mesela tespit olarak demişim ben onlar sanki biz hukuk dışına çıkacakmışız gibi algılamışlar işte gerekirse ülke zor duruma düşerse gerekli hukuk dışına çıkılabilir demişiz hani yani bu sözün zaten arkasındayız ( gülüyor ) ülke zor duruma düşerse ülke işgal edilirse Atatürk tende örnek vermişiz o sözlerin zaten arkasındayız yani ülke”  “… İşgal edilirse hukuk dışına çıkmayacak mıyız yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Eee ayağa kalkıp falkışlamış mıyım ben” dediği, Birol Başaran’ın “Yok, yok siz eee ülke zor duruma düşerse eee gerekirse bu durumda hukuk dışına çıkıla bilir demişim ben salon alkışlamış sizin de bir iki alkışınız gözüküyor yandan videoda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Salon alkışlamış, benimde gözüküyor” dediği, Birol Başaran’ın “Ama oradaki şey sadece şey ülke zor duruma düşerse” “Burda da ülke ( gülüyor )zor duruma düşerse zaten hani o sözünde arkasındayız diye düşünüyorum” “Tamam paşam yapabileceğim bir şey olursa lütfen haber verin dediğim gibi sizi zor duruma düşürmek istemem biliyorsunuz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet biliyorum, biliyorum oldu, oldu siz açıklamayı yaptınız değil mi” dediği, Birol Başaran’ın “Yaptık paşam” “Onu olmazsa size yollayalım e-mailinize isterseniz onu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… Tabi, tabi benim haberim olsun benimde” dediği, Birol Başaran’ın “Tamam paşam USİAD ( Ulusalcı İş Adamları Derneği ) dın açıklamasını biz yollayacağız size” dediği, 

Tape No:6016, 16.02.2008 tarihinde saat:19.52 de İlker Güven ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Valla işte bak görüyorsun gazeteler nasıl üstümüze üstümüze geliyor” dediği, İlker Güven’in “Hayır ben Cumhuriyette bir şey görmedim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Cumhuriyette yok şeyde internete gir orada Zaman’da Bugün’de e şey yapmışlar” “o panel o panel ile ilgili bir oku da bir ara bi” dediği, İlker Güven’in “bugün Ataol’un yazısını okudum Cumhuriyette çok pozitifti, çok güzeldi, isminden bahsetmiş senin de çok güzel” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Esas öbürlerine internetten bir bak” dediği, İlker Güven’in “Hangisi Zaman’a mı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Zaman ve Bu… Zaman da bir falan bir bak bi bir ara beni nedir ben bi göremedim” dediği, İlker Güven’in “Boşver daha iyidir bunların saldırmasından zarar değil fayda gelir, madalyadır.” Dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “O Birol Başaran bir şeyler söylemişti ya beni de alkışlarken çekmişler yani …” dediği, İlker Güven’in “Ben bilmiyorum ki Birol … he Birol Başaranın şeyinde mi alkışlarken çekmişler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He he” dediği, İlker Güven’in “Ben de vardım ben de alkışladım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Senin alkışlamanla bizim ki farklı tabi” dediği, İlker Güven’in “… o şey… anladım anladım yani şey mi darbe mi şeriat mı dedi, darbeden yanayım demişti alkışlamıştık onu diyorsun” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet evet” dediği, İlker Güven’in “İyi tabi alkışladık” dediği,

Tape No:6017, 17.02.2008 tarihinde saat:09.51 de Tamer A. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “O Kadıköy’de bir şey vardı e toplantı bu gençlik okulu siyasi hukuku siyasi okulu orda” “Hukuk dışına da gerekirse çıkılır diye bir laf etti, efendim ben oradaymışım da onun başkanıymışım da ben ayağa kalkmışımda öyle ayağa kalka alkışlama falan yokta normal o konuşmacılar konuşunca bitirince alkışlanıyor ya” dediği, Tamer A.’ın “Doğru doğru her şeyi kullanıyor adamlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Çok canım sıkılıyor” dediği, Tamer A.’ın “Doğru her şeyi kullanıyor. Her olayı her anı kullanıyor, nasıl oldu herhangi bir karara vardık mı daha doğrusu bugün ne yapalım Şenerim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bugün eee öğleden sonraki bir saatte buluşabiliriz komutanım” dediği ve görüşmenin devamında Mehmet Şener Eruygur’un “Evet şimdi bu ee şey konusunda ulusal güç birliği şimdi oraya baktığım listede” “Efendim bir sürü ulusal uyanış bilmem ne filan” “Bunları yan yana getirmiş” dediği, Tamer A.’ın “Onlar ama onların şeyi yok e karar mekanizmalarında yok onun yani tek tek tek kişi tek tek  tek oy onları konuşuruz konuşuruz yemekte” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yani biraz rahatsızlık verici” dediği, Tamer A.’ın “Yo yo onları şey yapma ben anladım onu konuşuruz onları da şeyi e başkanlar toplantısını 15’de yapıyoruz değil mi” dediği,

Tape No:6018, 17.02.2008 tarihinde saat:12.09 da K.Y.A. ile yaptığı görüşmede özetle; K.Y.A.’un “Aydınlıkta konuşma yaptım.” “Söylenebilecek ne varsa söyledim.” “Valla öyle, gaflet, dalalet, hatta hıyanet. Başka bir izahı yok.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet, Kadıköy bir şey yaptı, işte bir etkinlik yaptıydı, orada birisi böyle biraz ileri geri konuştu, derhal manşetlere taşıyorlar, bilmem ne yapıyorlar. Yani korkunç bir şey.” dediği, K. Yılmaz A.’un “Ya…, geçen gün bir şey gördüm sizinle alakalı.” dediği ve  “Şimdi artık bugün bazı şeyler gelmişti size göndereyim isterseniz onu ama ŞENUYGUR diye mi yazacağım, nasıl yazacağım?” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne içindi?” dediği, K. Y.A.’un “Bir üretim var 1960 Harbiye lilere, harbiye çıkışlılara” ”Evet. Enteresan bir takım” “Paşaya gönderdim onu, İsmail Hakkı Paşa’ya gönderdim.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Benim ki sener.eruygur” “@gmail.com (sener.eruygur@gmail.com)”  “Evet gönderin, çok enteresan.” dediği, K.Y.A.’un ”Göndereyim de okuyun bakın, enteresan yani, enteresan.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne yapıyorlar, bir şey mi, gurup mu kurmuşlar, ne yapmışlar?” dediği, K.Y.A.’un “Hayır, ses çıkaracak yok mu diye bağırıyor adamlar yani” “Sayın komutanım, sayın genelkurmay başkanı, diyorsunuz ki bizim türban konusunda söyledik, türbanla alakalı birtakım şeyler gösterdim, belgeler.” “Ondan sonra şeyi ııı dedim ki yani sayın komutan lütfen açık konuşun dedim yani sizin söylediğinizi anlayamadık biz dedim eee söylüyorsunuz gerçi ama dedim …”  “Türban konusunda her şeyi ııı biz söyledik daha söylemeye lüzum yok diyorsunuz ama dedim bunu açık konuşun kimden çekiniyorsunuz neden çekiniyorsunuz” “Şunu söyleyin dedim yani biz zayıf siz den darbe yapın şunu yapın bunu yapın silah kullanın demiyorum ama hiç değilse vaziyetinizi koyun deyin ki “biz laiklikte hassasız böyle şey olursa karşısında dururuz” deyin dedim lütfen konuşun paşam konuşun paşam diye bitirdim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Anladım onu kast etti demek ki” “İdare et tabi ( güldü ) tabi şimdi eee tabi bir şeyler yapmaya çalışıyor Baykal ama eksik tabi ah zamanında bunları” dediği, K. Yılmaz A.’un “Her yerden çok büyük eleştiriler alıyorum ve orda da sordular “Baykal niye harekete geçmiyor” “geçecek merak etmeyin” falan diye geçiştiriyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Diyoruz ama tabi tabi o öbür taraftan şeylerin işte Tuncay ın şeyleri var” dediği, K. Yılmaz A.’un “Karman karışık sonra şeyin sözleri Demirel in sözleri” “İsmet paşanın sözlerinden farksız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet …” dediği, K. Yılmaz A.’un “Yani 60 öncesi İsmet paşanın sözlerinden farksız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Farklı” dediği, K. Yılmaz A.’un “Ama sonra tevil etmesi de anlamsız ben Telat AYDEMİR için Telat AYDEMİR böyle bir şey yapmadı ki Telat AYDEMİR suç işledi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “evet evet” dediği, K.Yılmaz A.’un “o başka bir şey yani eğer” “Bari bunu açıklasa idi onlarda Türk ordusunun içinden alınanlara sahip çıkması lazım dedim dün geçen akşam şeyde eee adamlarını tekmeliyorlar tokatlıyorlar bunlar onların arkadaşları en azından sahip çıkın onları çete veya bilmem ne diyorsunuz ya o zaman 27 Mayıs neydi peki” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “O da bir çete” dediği, K. Yılmaz A.’un “E peki 12 Eylül neydi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “O da bir çete” dediği, K. Yılmaz A.’un “12 Mart neydi yani başarıya başarıya ulaş zavallı adamlar içerde yatıyor ne olduğunu bilmiyoruz yarın hepimizi alıp götüre bilirler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “28 Şubat 28 Şubat bile oda bir çete” dediği, K. Yılmaz A.’un “Hepsi o da bir çete Cumhurbaşkanının yani böyle yani muğlak konuşmamak lazım açık konuşmak lazım çünkü Türk Silahlı Kuvvetlerinden başka güvenecek dal kalmadı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet …” dediği, K. Yılmaz A.’un “Yani ondan bunlar aldı başını gidiyorlar güya bu gün ya Mustafa BALBAY’ın söylediğine göre bunları ikaz etmişler demişler ki ııı biz seni görürüz demişler muhatap olarak eee Cumhurbaşkanını yaavv muhatap nasıl göreceksin adamın karısı yanında başı örtülü” dediği ve görüşmenin devamında K.Yılmaz A.’un“ utanmaz adamlar yani onu da sordular şeyde Ulusal Kanalda çocuk Doğu “bütün kanallarım size açıktır” dedi geldi yani şimdi başka bir teşebbüs içindeyiz yani duvara yazacağımıza bir şey yapacağız her halde bir karşılıklı geldiğimizde konuşacağız biz onunla” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İnşallah” dediği, K.Y.A.’un “İnşallah ne yapalım yani Türkiye bir yere doğru gidiyor bunun sorumlusu artık biz değiliz biz elimizden geleni yaptık” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Doğru tabi tabi sonra bizim yaşımız da buna müsait değil” dediği, K. Yılmaz A.’un “Hem öyle hem de efendim bizim topumuz tüfeğimiz silahımız yok ki yani bizden yani bizden bir şey yahu adamlar emekli olmuş bunlar ne yapabilir yani 5 tane emekli subay” dediği, 

Tape No:6019, 17.02.2008 tarihinde saat:18.35 te Mehmet S. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet S.’ın “Çok yoğunuz sayın paşam, adamlar bize yapmadıklarını bırakmadılar yani.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Görüyorsunuz işte bize de aynı şeyleri yapıyorlar.” “Yani Abdulhamit dönemi gibi takip ediyorlar adamlar, hayrettir yani.” dediği, Mehmet S.’ın “Evet paşam. Bir de bu Antalya Cumhuriyet savcısı bugün beni aradı, Mustafa K. Bana dedi ki abi dedi, polis memuru bir arkadaşımız var dedi, onun dedi şey, elinde başka şeyler var dedi, biz bunu nasıl ulaştırırız dedi falan, çok önemli şeyler var. Ben de dedim ki bir irtibat kurmaya çalışalım dedim.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Neymiş, ne gibi şey varmış?” dediği, Mehmet S.’ın “Bu memleketle ilgili.” “Memleket meselesi evet Paşam.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yani bir şey verecekseniz Sıhhiye orduevindeyim ben.” dediği, Mehmet S.’ın “Hazırlık yapıp geliyorum.” dediği,

Tape No:6020, 19.02.2008 tarihinde saat:10.15 te Bedri B. ile yaptığı görüşmede; Bedri B.’ın “Cuma, Cuma mesela bir desek.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bir, bir, nerede şey yapıyoruz efendim? dediği, Bedri B.’ın “Cuma saat birde şey diyelim mi, Taksim The Marmara Oteli, The Marmara’nın restoranı diyelim mi?” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Taksim The Marmara, tamam.” dediği, Bedri B.’ın “Cuma günü saat bir diyoruz.” dediği, 

Tape No:6021, 20.02.2008 tarihinde saat:17.53 te Bülent B. ile yaptığı görüşmede özetle;  Mehmet Şener Eruygur’un “ben, o günü, o günü, şey bugün fırsat bulamadım.” “O arada tabi bu Türkiyem mürkiyem falan biraz sıkıntılı gibi geldi bana.” “Bunu dengeleyecek şekilde ben hemen öneride bulundum zat-ı alinizin başkan olmasıyla ilgili tertip komitesinde. Aman dikkatli olmanızı diliyorum olmaz mı?” dediği, Bülent B.’ın “Benim gönlüm sizinle beraber, Taner Paşa ile bunu konuştuk uzun uzun konuştuk zaten.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam tamam, Taner Paşa’ma da ben arz ettim.” dediği, Bülent B.’ın “Evet o da size belki bilgi vermiştir.” Dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam, bu ÇAYYOLU, ÇAYYOLU’nu falan da ikaz etmek lazım.” dediği, Bülent B.’ın “ÇAYYOLU Bizimle hareket eden bir arkadaşımızdır.” “ADD, ÇAYYOLU biz olduktan sonra bu üçlü gurup burada çıkacak kararlara her bir şekilde müdahil olur.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet uymak zorunda kalırlar. Çünkü bunlar belli, önce bir direndiler yapmayalım diye.” “Fırsat bulamayınca.” dediği, Bülent B.’ın “Evet ama krizi gayet güzel yönettik yani o aşamada.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet evet, …” dediği, Bülent B.’ın “Çok iyi geçince de bir de oy birliği ile çıkmış oldu yani muhalefet koyacağım derken uymak zorunda kaldı.” dediği,

Tape No:6022, 21.02.2008 tarihinde saat:11.17 de N.O.A. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Yurdagül Hanım var, o geldi dün.” “Şeyle de görüştüm, Kaman’la da.” “Kaman işte bana bir iki şey verdi, kağıt verdi. O işte efendim ben dedi, dedim ki gelirleri, gelirleri küçük, yüksek gösterecek şekilde manipülasyonlar dedim, bu dedim çok kötü bir şey bu dedim.” “Ondan sonra dedi ki hayır dedi, aksine dedi, efendim, bütün dedi o silintiler bilmem neler dedi, şeyi doğruyu gösterecek şekildedir dedi. Yalnız Yurdagül Hanım’ın, işte bir iki de kağıt verdi, onu da yanıma aldım, tam ayrıntısına bugün bakacağım.” “Yurdagül Hanım’ın anlattıkları tabi sizin anlattıklarınızla uyuşuyor ve çok kötü bir durum.” “Şimdi valla ciddi olarak tedbir almak gerekiyor, herhalde yani ayrılmasını mı istemek gerekecek, ne yapacak bilemiyorum. Şey bir konu var yani, durum, çok kötü bir durum var, ne yapacağımı da şaşırdım yani, şaşırdım değil de, derneğin menfaati açısından” “Yani bu adamlar ne kadar sorumsuz insanlarmış yani, ne sorumsuz insanlar. Yani orayı atlama taşı olarak kullanıyor, bir şey, geçim kaynağı olarak kullanmaya çalışıyor. Böyle bir durum. Bir de bu vakfa denetlemeye giden arkadaşımız kimdi bizim? Bizim Atatürkçü şey vakfına, o Çankaya’daki, denetlemeye.” “… Ata Vakfına.” “Merdanoğlu, Merdanoğlu onunla ilgili bilgiler verdi bana da onun için.” dediği, N.Osman A.’ın “Evet efendim, şöyle, Merdanoğlu’yla biz bu konuyu da görüştük, daha önceleri birkaç sefer görüşmüştük. Ben kısaca da bir ara, bir nebze sayın genel başkanım, lütfen bu konuyu güvendiğiniz birisine inceletirseniz uygun olur diye bir fikir beyan ettiğimi zannediyorum.” “Size durumu arz ettiğimi zannediyorum çünkü orada bir takım rahatsızlıklar var, sizin de mutlaka bilginiz vardır ama.” “Öyle düşünüyorum efendim. Efendim ben de size telefon edip onu not almamışım. Bazı düşüncelerimi telefonla olmuyor.” “Orada da giden gelen oluyor, uygun görürseniz mektupla bazı şeyleri arz etmek.” dediği,

Tape No:6023, 21.02.2008 tarihinde saat:21.15 te X Bayan/Yavuz…? (02164458082) ile yaptığı görüşmede özetle; Yavuz’un “Ben şey Erol M. Hoca ile görüştüm.” “Dediki ben Mahi Hanım’a gidiyorum, ADD’nin konferansına gidiyorum Pazar günü Yavuz dedi.” “Evet. Yani gene oraya gidiyor ama olsaydı gelirdim ben dedi yani.” “Ama dedi Üsküdar şubesini kurun ben her türlü yanınızda olacağım sizin dedi.” dediği,


Tape No:6025, 23.02.2008 tarihinde saat:09.53 te Ali E. ile yaptığı görüşmede özetle; Ali E.’ın “Kalktık işte, kahvaltı yaptık, şey geldi, Celal Bey’le Abdurrahman da burada.” “Şey, Nur gelmemiş, gelmeyecekmiş Nur oraya.”dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle söylediler, önce bana mesajla öyle bildirmişti, gelmiyor, Amerika’ya mı ne gidiyormuş herhalde, Erol bey öyle söyledi.” dediği, Ali E.’ın “Sordum niye …… Efendim yabancı değil, bizim adamlarımız falan filan, derneğimizin elemanları, bir tanesi bilmem delege şu bu filan dedi. CHP milletvekili olur, aynı zamanda bize delegelik yapabilir mi, onu da bilmiyorum ki!” “Çağırmış, ondan sonra bilmem yerel basını filan çağırmış, biraz şey var, şov var, yani şov merakı. Şey güzel, otel fena değil, nezih bir yer.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Güzel, iyi hadi bakalım.” dediği, Ali E.’ın “E işte arkadaşlar, katılım da fena değil. Ben sana öbür telefondan anlatırım olan biteni.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet dikkatli konuş o zaman, oldu.” dediği,
Tape No:6026, 23.02.2008 tarihnde saat:10.31de H.T.Ç. ile yaptığı görüşmede  özetle; H.T.Ç.’nın “Size ben daha önce bir şey bahsetmiştim ama Sertaç bey yönetimden almıştı beni. Bugün Naciye B. var sayman olarak almıştı Sertaç Bey onu yönetime almak istiyorlarmış ama birçok arkadaş karşı çünkü” “Tabi oyla yapılıyor da yok ben şeyi söylemek istiyorum Ülkücü kökenden geliyor arkadaş Türkiye’m topluluğundan geliyor”  “Naciye B.” “Yok ben gayet iyi biliyorum efendim çünkü Ümit SAYIN’ı o davet etmişti İstanbul üniversitesinde doçent” “Sonra orda ADD’den bir görevli değil Naciye hanımı Türkiyem topluluğundan çağırdığı MHP li Ülkücü Alperi kapıya dikmişlerdi ben o yüzden zaten Sertaç beye uyarıda bulundum ama daha sonra bana karşı tavır aldılar” dediği, 

Tape No:6027, 25.02.2008 tarihinde saat:11.00 da Coşkun…? İle yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “…Yavuz bey beni aradı …” “Bazı bilgiler verdi şemdi tabi parayı da toparlayıp hem oraya yatırıyor” “Bir de o Ümit beyle bir görüşün” “… Şimdi şube kodu bin on yedi”  “Hesap numarası yüz elli dokuz” “Yüz yirmi beş” “İş bankası” “Dolapdere şubesi Oğuz Oğuz IŞIKLAR hesabı” “Diğerleri maalesef gelmediler ya işte uzak geldi ya bulamadılar veya her zaman ki sorun onu orada konuşmamda da ifade etmeye çalıştım eee artık İstanbul da bu şubeleri yan yana getirecek eee ciddi şeylere ihtiyaç var bunlar şube mube değil bunlar bir asalak takımı ne yaptıklarını bundan bile eee kendilerinin haberi yok bunlarla hiçbir şekilde bir yola gidilemez bunlar bir birlerinin düşmanları” “… İşte ha durumlarını da gördük bir iki eylemde işte eee e yüz elli kişi anca toparlaya biliyorlar eee güçleri yok eee zaten içlerinde ateş yok yalnız bol bol konuşuyorlar efendim eylem eylem diye eylem ne deyince de onu da bilmiyorlar işte buda bir eylemdi onu da katılamadılar ha diyecek siz niye dinliyorsunuz ben size bunu niye anlatıyorum bunu da bilmiyorum ama” “İçim yanıyor da onun için şey yaptım” “Tamam Kadıköy şube sini büyütmemiz lazım” “Çok büyütmemiz lazım ııı işte Üsküdar bu işi çözebilirsek biraz Üsküdara da tabi aynı ağırlıkta döndüre biliriz kişilere karşı tarafta da anladığım kadarı ile bize destek sağlayabilecek bu ıı Emirgan var kısmen de işte Şişli biraz tabi desteklemek koşulu ile diğerleri öyle dolanıyorlar yan yana geldikleri zamanda eylem diyorlar devrim diyorlar ama ne eylemden haberleri var ne devrimden haberleri var işte zavallı bazı yaratıklar kendilerine de Atatürkçü diyorlar ben ne diyeyim yani o kadar böyle içim yandı ki akşam onları o durumu görünce” dediği, Coşkun’un “Siz çok dolmuşsunuz öyle anlaşılıyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet doldum” dediği, Coşkun’un “Efendim lütfedebilirmisiniz bize bir zaman ayırabilir misiniz ?” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi tabi gelirim işte yarın sabahleyin kayınvalidenin şey ameliyatı olacak o işte bi ara öbür gün bir ara geleyim çünkü tekrar Ankara ya da gitmem lazım” “Ben telefonla bildireyim size olmaz mı” dediği, Coşkun’un “Peki yani ııı kısa sürede görüşe bilirsek çünkü ciddi bir tasarı üzerinde çalışıyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öylemi tamam tamam” dediği, Coşkun’un “ama sizin görüşünüzü almadan sizin olurunuzu almadan” “İleriki aşamalara geçemiyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Haa bu gün belki öğleden sonra bir ara bir uğraya bilirimde saat kaçta siz oradasınız” dediği, Coşkun’un “Ben iki gibi oradayım efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İki işte ıııı bi o civarda bi bakayım da bir uğrayayım olmazsa öyle yapayım”  dediği,

Tape No:6028, 26.02.2008 tarihinde saat:17.36 da Coşkun…? ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Bu verdiğimiz CD yi arkadaşlardan iki kişiyi görevlendirelim de baştan sona güzelce bir incelemeye tabi tutsunlar” “Evet evet şimdi o yazımıza da esas teşkil eder vereceğimiz yazıya bir de gözden kaçan bir şey olmasın biz kesin emin olalım kendi durumumuzdan”  “Onu hemen bir başlasınlar iki çocuk başlar şöyle lüzumsuz yerleri hemen atarlar, kritik yerlere bakarlar çözerler onları” “…gördüğümüz gibiyse sorun yok zaten” “Onda da zoraki bir şey olduğu belli” dediği, Coşkun’un “Abartı var” dediği,

Tape No:6029, 27.02.2008 tarihinde saat:10.42 de Bedri B. ile yaptığı görüşmede özetle; Bedri B.’ın “Şener bey şeyi soracağım size bu size ileteceğimiz zarf İstanbulda mısınız Ankaradamısınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İstanbuldayım ama öğleden sonra ayrılmak durumundayım hemen gelirsen” dediği, Bedri B.’ın “Şayet o olmazsa Ankara’ya mı yollayayım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yoksa Ankaraya adıma yollayın şeye orda Gazi Kemal Bulvarı 102 numara” “ADD genel merkezi” dediği,

Tape No:6030, 27.02.2008 tarihinde saat:13.46 da Coşkun G. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Öbür söylediğim konuda da arkadaşlar çalışıyorlar herhalde” dediği, Coşkun G.’in “Uyardım ben arkadaşları çalışıyorlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bir de ikinci kısımla ilgili” dediği, Coşkun G.’in “Ata Vakfının senedi de geldi göndermiş arkadaşlarımız” dediği,

Tape No:6031, 28.02.2008 tarihinde saat:14.34 de Gökay Y. ile yaptığı görüşmede özetle; Gökay Y.’ın “Sayın komutanım saygılar sunuyorum Burdur  Mehmet Akif Üniversitesi rektörü Prof. Gökay Y.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Teşekkür ediyorum sayın rektörüm sağolun nasıl oralarda kimseyi sokmuyorsunuz değil mi” dediği, Gökay Y.’ın “Biz aynen uygulamamıza devam ediyoruz sayın paşam önceden ne idiyse o çünkü yapabilecek bir şey yok aynen yasalar çerçevesinde anayasamıza ve yasalara saygılıyız” dediği,


Tape No:6032, 29.02.2008 tarihinde saat:13.28 de Ahmet Hurşit Tolon ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Yaa bu herifler yine yok bize mesaj çekmiş bilmem ne filan diye aktif haberde bir şeylermi eee yazmışlar” dediği, Ahmet Hurşit Tolon’un “…dünkü gazetede var efendim yazmış size de bize de filan internette de var” “eğer metnin tamamını okuduysanız işte memleket batıyor işte bu ııı Türktü Kürttü mürttü bilmem nesinden bilmem filan davalarından dolayı diyor ıııı bu artık Onyedinci Türk Devleti ııı de sona eriyor efendim ıııı pardon Onaltıncı Türk Devleti öyle diyor işte Onyedinci Türk Devletinin kuruluşu içinde destek olun yardımcı olun bilmem ne zırvalıyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Peki neyi ifade eder bu neyi ifade eder” dediği, Hurşit Tolon’un “Şimdi efendim bir şeyi etmez de acıklı tarafı şu ben onu sordum orduya da sordum eeee yetkililere de sordum hatta Adalet Bakanı sayın müsteşarına da sordum yaa dedim ki bu adam mahkûmiyet almış bir adam ıııı şey psikolojik rahatsızlığı olan bir adam” “Devlet görevinden dolayı bize müracaat etmiş ya da kendi kafasına göre adres almış” “sizde internetinize bakarsanız bulursunuz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “bakarım bakmadan bir şey diyemeyeceğim” dediği, Hurşit Tolon’un “Tabi ben bakar söylerim size tabi dün gazetede çıktı bu şimdi bunu kim yapıyor çok araştırdım ben efendim bu uuu poliste çözümü yapılmış bu adamın ıııı laptopunun tamam mı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bunlar yayıyorlar” dediği, Hurşit Tolon’un “Tabii hayır gıdım gıdım veriyor bu hafta bir sayfasını veriyor eeee amaa belli bir gazeteciye veriyor” “Yani adınız orda geçsin diye mesela hem sizi yazmışlar hem beni yazmış hem Reha T. i yazmış değil mi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet evet” dediği, Hurşit Tolon’un “halbuki internete bakarsanız orada Alaattin P. var internete bakarsanız orda da bir sürü tümgeneral adı filan var” “Böyle bi enterasan bir iş şimdi bunların amacı bu sivil toplum meselelerini uğraşan insanları” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Caydırmak” dediği, Hurşit Tolon’un “hedefe getirmek maksat o yani size bana bir şeye filan ben bu arada siz rahatsız etmedim üzüntünüz var diye”  “Hayırlısı ile bu işleri kapatın bunu ciddi bir şekilde ele alıp belki de” “Yazmış ya işte orduya geldim demiş rapor verdim oraya demiş bilmem ne demiş e tabi gelmişti şikayet etti bir sürü insanı başındaki profösör le beraber” “Bende yaz onları yazılı olarak ver dedim” “Herkes ne diyorsa onu dedim tabi siz biliyorum yani ben dün bizim toplantıda söyledim bizim genel kurulda ismen sizi söyledim dedim ki bakın dikkat edin üze bunu maksatlı yapıyorlar bu arada dedim tavır koymanız lazım yani birlikte bir tavır koymanız lazım dedim” “Arkadaşımda yanımda şimdi çalışma arkadaşımız orda kalktım öyle dedim tek başına bırakma yani ııı tepki göstereceksiniz şimdi kim bu memlekette güzel işlerle uğraşıyorsa onun üstüne yükleniyorlar hepsi beraber” dediği,
Tape No:6033, 01.03.2008 tarihinde saat:11.24 te Ceyda E. ile yaptığı görüşmede özetle; Ceyda E.’ün “Ben sizi efendim şunun için rahatsız etmiştim ben önemli bir konuda sizi bilgilendirmek istiyordum Ankara’da bazı makamları bilgilendirdim bazı üst makamları bilgilendirdim acaba İstanbul’a teşrif ettiniz mi bugün görüşme imkanı olabilir mi bir 5-10 dakika” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ankaraya geçeceğim daha sonra İstanbul’a geleceğim konu nedir önemli bir konu mu nedir konu efendim” dediği, Ceyda E.’ün “Önemli bir konu efendim ben telefonda değil de size ziyarete geldiğimde aktarmak istiyorum sosyal hukuki yönleri olan bir konu şahit olduğum bazı olaylar var siz Ankara’da bulunacak mısınız bir süre kalacak mısınız” “O zaman benim kız kardeşim Ankara’ya geçecek acaba o benim adıma sizi ziyaret etse bazı devlet makamlarını da ziyaret etti kız kardeşim benim adıma üniversite mezunu hanımefendidir kendisi eğer uygun görürseniz kız kardeşim sizi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Pazartesi günü gideceğim Salı günü gelebilirler” “Bu derneği mi ilgilendiren bir konu nedir konu” dediği, Ceyda E.’ün “Konuyu ben efendim önemli bir konu yani benim şahit olduğum bazı olaylar var dediğim gibi benimle ilgili yönleri de var hukuki yönleri de var ziyarete geldiğimde bazı milletvekillerimizi bazı bakanlarımızı bazı diğer makamları bilgilendirdim bazı üst makamları sizi de bilgilendirmek istiyorum. Herhangi bir talebim olmayacak önemli bir konu olduğu için bilgilendirmek istedim hem de sizin” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Benim yardımıma mı ihtiyacınız olacak” dediği, Ceyda E.’ün “Sizin tavsiyeleriniz olursa tabi memnun olurum efendim ama esas amacım bilgilendirmek” dediği,

Tape No:6034, 03.03.2008 tarihinde saat:19.08 de Mustafa Y. ile yaptığı görüşmede özetle; Mustufa Y.’ın “Paşam saygılar sunuyorum Mustafa Y.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Saygılar sunuyorum sayın rektörüm” dediği, Mustafa Y.’ın “Nasılsınız bu gün toplantıdaydım kusura bakmayın uzun konuşamadım” “Müsait miydiniz bir şey görüşmek istiyordum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi tabii müsaidim efendim” dediği, Mustafa Y.’ın “Şimdi biz ne zaman bir etkinlik yapıyoruz paşam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… Oniki Nisan diye planlamıştık diğerlerini de işte” dediği, Mustafa Y.’ın “on iki nisan” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “altı sekiz diğerlerini de katılın dedik” dediği, Mustafa Y.’ın “Yani bütün arkadaşlara da haber verilmeli bu günden itibaren oradaki yürüyüşe katılmak üzere örgütlenilmesi vesaire gibi” “Bir mektup yazalım sizin ağzınızdan” “bunun dışında da diğer bütün” “Cumhuriyetten yana çağdaş derneklerin yaptığı bütün toplantılara da katılma katılınılabileceği” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi, tabi” dediği, Mustafa Y.’ın “Arkadaşların oralara da katılıp ADD ( ADD ) yi temsil edeceklerine dair”  “Bir mektup hazırlayalım isterseniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi isterseniz bir hazırlık yapın gönderin hemen ben buradan göndereyim” dediği ve görüşmenin devamında  Mustafa Y.’ın “Ali bey bizdeydi yani ciddi bir tedirginlik var bu Ali den dolayı örgütte” “onun için ıııı bir müddet hiç olmassa bu asbaşkan işini geriye çekip te” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Geriye çekmek lazım” dediği, Mustafa Y.’ın “Direk sizin yazıları da yani ben hazırlarım bana görev verin ben hepsini hallederim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Estağfurullah, estağfurullah tamam” dediği, Mustafa Y.’ın “şey ıı o onun Türkçesi de bozuk kötü anlamlar çıkacak şeyler yazıyor” “Doğru dürüst bir şey ııı örgütü informe etme” “Çalışmasına girelim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam hay hay yazın gönderin hemen gereğini yaparız” dediği, Mustafa Y.’ın “Ben şimdi hemen hallediyorum tamam efendim çalışmaya başlıyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu” dediği, görüşmenin sonuna doğru Mustafa Y.’ın “Bir emriniz var mı bana paşam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Estağfurullah tekrar şükranlarımı sunuyorum” dediği, Mustafa Y.’ın “Kemal GÜRÜZ hocam yanımda şu anda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Efendim ona ona özel sevgi ve saygılar sunuyorum” dediği, Mustafa Y.’ın “Aynen oda saygılarını iletiyor Merih in de size ve hanım efendiye saygıları var” dediği,

Tape No:6035, 03.03.2008 tarihinde saat:21.04 te Yavuz…? ile yaptığı görüşmede özetle; Yavuz’un “Evet durum bundan ibaret işte yani biz borcumuzu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Geldiler yemek yediler zaten Maltepe den iki” “Şişli den iki Emirgan dan beş onlar şey yapacaklar” dediği, Yavuz’un “Evet ıııı işte toplam bir milyar sekiz yüz yirmi beş lira benim banka Oğuzun hesabında duruyor para paramız duruyor” “Hayır Emirgan daki para işli orda hesaba dokuz kişilik bir hesap var onu o hesabın içinde o ödemelerin içinde var zaten” “Üç yerden para geldi ötekiler hesabın içinde zaten yani siz onları ayrı tutun verdim yani ben ayrıca bütün hesapları topladım size sunarım onları geldiğinizde” dediği,


Tape No:6036, da kayıtlı 05.03.2008 saat:11.56 da Selman P. ile yaptığı görüşmede özetle; Selman P.’nun “Bu yine bu Ondört Nisan Grubu gibi yine gruplar yaratacak mıyız ne yapacağız ( gülüyor ) komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un  “Aman yok, yok delimisin sen ya” “O herif o herif yani o Teyfik K. denen adamlar bunlar çok” dediği, Selman P.’nun “Hayır iş çıkarttılar onlar bizim Nakiyi de aralarına almışlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ya Nakiyi de sordum efendim ben diyor aynı yerimdeyim filan ya onu bi şey yap Naki onlara yakışmıyor Nakiye ya” dediği, Selman P.’nun “Evet yani hiç hiç onlarla ilgisi olmayan bir adam ama işte o şanal hanım falan varya” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ha onlar canım belli zaten” dediği,  Selman P.’nun “Onlar şimdi unutulmaya yüz tutmuştu komutanım Şenal hanım falan” “Ondört Nisan nedeni ile bir ortaya çıktılar işte bir iki panel yapıp Naki hocaya da gel sende panelde bizimle konuş monuş deyince” dediği,  Mehmet Şener Eruygur’un “Oda tav oldu işe” dediği, Selman P.’nun “Aynen öyle oldu gibi geliyor bana” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bunlar Milli Mitingciler canım milli mitingciler” dediği, Selman P.’nun “şimdi yani bir an önce öne çıkıp fırlamak isteyen tipler bunlar komutanım” dediği ve görüşmenin devamında  Selman P.’nun “Bu şeyide komutanım ha aman Oniki Nisan (gülüyor) onun için diyorum komutanım yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onki Nisan her şeyi denetim altında tutuyoruz” dediği, Selman P.’nun “Evet komutanım evet öyle yapmak lazım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bir dileklerin olursa bana her zaman söyleyebilirsin” dediği, Selman P.’nun “Olur komutanım sağolun” “Ben en azından bu konuyu şöyle bir paylaşayım istedim” dediği,
Tape No:6037, 05.03.2008 tarihinde saat:12.52 de Dündar K. ile yaptığı görüşmede özetle; Dündar K.’in “Oktay A. diye yönetim kurulunda üye üye olan arkadaşımız hastane müdür yardımcısı onüç yıldır… Diyarbakır Tıp Fakültesi Hastanesinde görev yapan” ”Mesela Başmüdür atanacak adamlar tuttular bir buçuk yıllık bir memuru getirip Başmüdür yaptılar o misyonun hakkı olan bir arkadaşımızı yapmadılar” “Bunun araştırılmasını yapalım bu bir buçuk yıllık adamın arkasında DTP olduğunu ve bu DTP lilerin direktifiyle bu adam geldi şimdi Başmüdür olarak buraya geçti arkadaşımız ne yaptı hukuki yönden Mahkemeye başvurdu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet, evet bana bir şey halinde bir not halinde bir göndersin ya Fenerbahçeye” dediği, Dündar K.’in “Ben onu bir yazayım sayın paşam” dediği,

Tape No:6038, 05.03.2008 tarihinde saat:13.56 da Tamer A. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Sayın SOYSAL gelmedi ama burada gündemin içerisinde” “Cumhuriyetçi Seferberlik Eş Güdüm Kurulunun” “Sayın Tamer A. ve Sefa Y. nin sunuşları” dediği, Tamer A.’ın “Yani ben ona bir şey söylemiştim… bi de şeyi söylemişti o TESUD ( Türkiye Emekli Subaylar Derneği ) la ilgili bir şeyi vardı yani konuşuruz ama konuşamadık daha onu yüz yüze konuşmamız lazım telefonla” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sefa beye mi söylediniz kime söylediniz” dediği, Tamer A.’ın “Yok toplantıda konuşulmuş şöyle demiştim ben şöyle demiştik daha doğrusu sadece bir şeye bırakmayalım herkes kendi tanıdığı bu konuya bize gelmesi düşündüğü şeyleri konuşsun ve teklif etsin buraya getirsin diye” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Henüz daha hazırlığınızı bitiremediniz yani tamam” dediği, Tamer A.’ın “Mesutla tabi ayak üstü şey olmuyor telefonla olmuyor” “Önemli bir konu bu akşam biz yine tartışırız biz bu konuyu senle” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam komutanım” dediği, Tamer A.’ın “Önümüzdeki yani şeyi ıııı çalışma planını ıııı müteakip toplantıya bide Sefa beyle de biz koordineli çalışarak bir şey getiririz diye”  dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam herhalde Sefa bey de aynı durumda olacak” dediği, Tamer A.’ın “Tamam herhalde bilmiyorum bir şeyler yapmıştır zannediyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “O yaptıysa dinleriz” dediği, Tamer A.’ın “Ama biz beraber yan yana gelip onu dinleriz” dediği,

 Tape No:6039, 05.03.2008 tarihinde saat:17.26 da Derya K. ile yaptığı görüşmede özetle; Derya K.’ın zannedersem başkanım biraz evvel Bülent B. la görüştüm de”  “Bu Cumartesi günkü panelle ilgili olarak” “… Ulusal Platformlar Güç Birliği adına… şeye katılımcılar arasına bu şekliyle yazılmasını söyledi” “Ben dedim ayıralım mı içersindeki örgütleri tek tek yok dedi ama … tabi sizin görüşünüzü almadan her hangi bir işlem yapmak istemediğim için” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “kimler konuşmacılar şimdi orada” dediği, Derya K.’ın “Şimdi Birgül A.” “Orhan Ö.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ÖZKAYA bizim aaa arkadaşımız” dediği, Derya K.’ın “Evet birde Ali A. ııı oda ııı Kırıkkale üniversitesinden doçent doktor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi sorum şu yani o ADD ( ADD ) oraya katıla bilirde bu ondört nisan grubunu ııı biz hoş karşılamadığımızı hani seninde içinde bulunduğun o grubu hoş karşılamadığımızı eeee birçok defa ifade ediyoruz dolayısı ile orada resmi olarak bulunmaktansa adamımızı orada tutuyoruz zaten yani bir şey ifade etmez ki aynı anlama geliyor” dediği, Derya K.’ın “benim açımdan öylede başkanım” “Ben şöyle düşündüm belki hani üyelerimiz falan ya ADD ( ADD ) hani bilmezler Toplumsal Platformlar Güç Birliği içinde olduğumuzu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “onun içinde olduğumuzu her kez biliyor canım onun içinde herkes biliyor hani kendi kendi ıııı stratejine ters bir duruma düşmüş olursun” dediği, Derya K.’ın “Hayır” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yoksa ona bir şey dediğimiz yok ki oraya adamda veriyoruz o insanlarda oraya gidecekler katılacaklar zaten tasvip ettiğimiz bir konu bu vakıflar yasası çok önemli bir konu yani o bakımdan bir sakınca yok ki yalnız o ifadenin orda bulunmasının sıkıntıları olabilir diye düşünüyorum” “Tamam mı” dediği, Derya K.’ın “Ben zaten sizin görüşünüzü almak için yani Bülent beyle görüştüm ama benim için asıl olan sizin görüşleriniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu teşekkür ederim bende öyle tavrınızdan memnun olurum” dediği, Derya K.’ın “Rica ederim başkanım zaten elimizden geldiği kadar ben yani elimizden geldiği kadar değil herkesle bir kurumsal yapımıza zerre kadar halel gelmemesi için her şeyi yaparım” “Sonuçta ben ADD ( ADD ) liyim yani ( güldü ) kurumsal olarak” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabii ( güldü ) tabii biliyorum canım” dediği, Derya K.’ın “Bu gerçek yani” dediği,

Tape No:6040, 06.03.2008 tarihinde saat:21.36 da N.O.A. ile yaptığı görüşmede özetle; N.O.A.’ın “önümüzdeki genel kurulu düşündüğüm için” “Bir önerim var ııı nasıl kabul edersiniz bilmiyorum ama” “Sabih KANATOĞLU ADD (ADD) ye üye olup olmadığını bilmiyorum herhalde” “Üyede olmaya bilir acaba aaa ııı hani takdir sizin tabi ben ııı öneri olarak” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yok söylerim aaa üye olsun diyemi olur” dediği, N.O.A.’ın “Hem üye olması hem de acaba şey olarak yani efendim şöyle bir şey o ıııı ADD camiamız içersinde saygın bir ismi var” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Saygın evet saygın” dediği, N.O.A.’ın “… Sizin listenizde olmasının yararlı olduğunu düşündüğüm için ee onu öneriyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi tabi büyük memnuniyetle” dediği, N.O.A.’ın “Yani siz önerirseniz” dediği,

Tape No:6041, 07.03.2008 tarihinde saat:11.35’te (numarası ve nereden gönderildiği tespit edilemeyen) Mehmet Şener Eruygur’a çekilen mesajda; “08.03.2008 saat:09.30'da Kadikoy Iskele Meydani'nda Ataturk Anitina celenk koyulacak ardindan saat:12.00'daki Caglayan Mitingi'ne gidilecektir. Bilgilerinize” yazdığı,


Tape No: 6044, 10.03.2008 tarihinde saat:15.44 te Y. IŞIKLAR/Ümit…? ile yaptığı görüşmede özetle; Y. IŞIKLAR’ın “Biz Atatürkçüleride beklerdik ya satamasalar bile orda olsunlar bi tane iki tane orda olsunlar diye beklerdik ama demek ki onuda yapamadınız teşekkür ederim yanlız ben komutana hesap verieçem davetiyeden çünkü sayılıdır üzerinde numara vardır o altı taneyi vermişler size o altı taneyi bana göndermenizi rica edicem” dediği, Ümit’in “Bende kaç tane var onuda size söliyim hemen 44 tane var bende” dediği, Y. IŞIKLAR’ın “Siz bi tane dahi satamadınız burdan çünkü ben geceyi düzenledim ben üzüldüm yani isterdim ki bütün Atatürkçülerin orda olmasını isterdim en azından şube başkanı arkadaşlarımı eşlerinle çocuklarınla orda olmasını isterdim ama malesef olmadılar ben hüsrana uğradım ben çünkü komutan tarafından Üsküdar şubesini kurmakla görevlendirildim İlker Güven amiralimizle beraber ama biz çok üzüldük yani Atatürkçüler böle ayrı ayrı düşünürse Valla biz hiç bir yere varamayız” dediği,
Tape No:6045, 11.03.2008 tarihinde saat:11.48 de Tamer…? ile yaptığı görüşmede özetle; Tamer’in “… komutanım saygılar hayrola” “Ne var ne yok Şenercim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sağolun iyiyim komutanım sizlerden ne haber dün aradım bir kaç defa” dediği, Tamer’in “Şeyde … şeydeydim telefonda almadım yanıma … bu bizim terörle terör sempozyumu vardı genelkurmayın”  “Ordaydık işte bütün gün” “bugün toplantı olduğu için bizim şeyle ilgili gene upek toplantısı” “Bugün gitmedim yeter bana bu kadar terör yeter dedim yani ha ha ha nasılsın ne var ne yok” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öbür konuda mutabakat bildirildimi diğer tarafa” “O şeyle ilgili biz kaç kişiyiz ile ilgili” dediği, Tamer’in “yok birşey söylemedik” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Söylemedik onu bir şeye mümtaz hocaya falan bildirmek gerekiyor muydu bilmiyorum ki” dediği, Tamer’in “Zannetmiyorum yani şeyde istersen biraz daha mütala edelim ondan sonra” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle mi öylemi düşünüyorsun” dediği, Tamer’in “Evet ben Ali ile bir konuşayım daha hiç konuşmadım bu konuyu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam yani pazartesi günü şey yapılacaktıda çarşambada diğerine bildirilecekti toplantı yapılacak idi öyle konuşmuştu ya bir konuşursanız ozaman bi” dediği, Tamer’in “Ben olmadığım için toplantıda bilmiyorum ne olduğunu” “Ben öyle bir karar aldığınızı bilmiyordum tamam ozaman Ali ile biz bir görüşelim sen talimat verirsen” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu komutanım” dediği, Tamer’in “bugün toplantıdan sonra ben seni ararım tekrar” “Alınmış olan kararları eğer geldiğimiz şeyi yeri sonucu bildiririm” dediği

Tape No:6046, 11.03.2008 tarihnde saat:16.18 de İzzet…? ile yaptığı görüşmede özetle; İzzet’in “Şeyi soracaktım bu yarın eşgüdüm toplantısı var hani” “Hani şeyde biz kaç kişiyiz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ona evet diyormuyuz demiyormuyuz bence bir sakınca yok siz ne düşünüyorsunuz Ali beyde” “Tamam tamam hiçbir sakınca yok onu Tamer paşama da söylemiştim ben beraber ....diye” “Ali bey onlada görüşecekti” dediği, İzzet’in “Tamer paşa biraz parti kurucaklarsa bizi sıkıntıya sokar...” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi tabi ... kurallarına uymak şiyi bekliyorum şeyin Eşgüdüm kurulunun kuralarına uymak konusunda yanlız Mümtaz hocaylada bir görüşün demiştim” “Oldu efendim tüzük değişikliğini ne yeptınız” dediği, İzzet’in “Ben genel olarak neler değişmesi gerektiğini işte merkeziyetçi bir yapı .....hükümler koymak lazım” “Şimdi bu Almanya dernekler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bizik tüzüğümüzde var tüzümüzde var diğerleriyle irtibat kurmak ve bizim kurallarımıza uymak koşuluyla yani Atatürkçü kuruluşlarla iş birliği yapmak tüzüğümüzde var zaten” dediği, 

Tape No: 6047, 12.03.2008 tarihinde saat:13.04 te Çetin D. ile yaptığı görüşmede özetle; Çetin D.’ın “Hı mütevelli heyet toplantımız vardı adamlar kazakistandan yola çıktıkları havaalanındayken ben bunlar Resmi Gazetenin mükerrer sayısı ile beni görevden aldılar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “beklenen şey yapacakları ilk şey odur” dediği, Çetin D.’ın “anladım bak şimdi  ilginç olan nokta” “Banada şöle haber verdiler merak etmeyin yeni başkan işte yeni mütevelli üyelerinide seçmişler .....” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kim seçmişler” dediği, Çetin D.’ın “İşte bi tane AKP milletvekili adayı profesör”  “Şimdi ilginç olan taraf da tabi şu yani ben şimdi bunların burnunu sürtmeye karar verdim yani sağdan soldan gördüğüm hani bana gelen mesajlardan falan bu nedenle kendilerinin burunlarını sürtmek için karar aldım işlemlerine yapmaya başlıyorum verdim bir  avukatada konu şu şimdi Sezerde biliyorsun Namık K. Z.’in” “görev süresini doldurdu ondan sonra yerine adam atadı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Halbuki bunlar üste” dediği, Çetin D.’ın “Bi dakka bizim tüzüğümüz yanlış bu iç hukukta hani bizde Cumhurbaşkanları idari işlemlerden sorumlu tutulamazlar diye bir hüküm var ya” “İç hukuk meselesi değil bu bunun farkında değiller” “Bizim tüzüğümüz Türkiye Büyük Millet Meclisinden geçmiş onaylanmış Uluslararası bi anlaşma niteliğinde” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “dolayısıyla onu bozmuş oluyor” dediği, Çetin D.’ın “Yani şimdi uluslararası anlaşma hükümlerinde diyor ki mütevelli heyet başkanı Cumhurbaşkanı 7 yılına seçer diyor sen tutuyorsun bu hüküm dururken başka birini göreve sokuyorsun yani nerden baksan  sakat yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi bunu şeye o zaman Danıştayamı Uluslar arası” dediği, Çetin D.’ın “yok bizim yapılan bizde tasarruf yapıldığı için burda yapıldığı için böle yapamazsın hatta şöle bi şey oldu YÖK yasasını biliyorsun Cumhurbaşkanı veto etmişti” dediği ve görüşmenin devamında Çetin D.’ın “kanunla bile bilmem ne yapsanız o yüzden diyo bunu iade ediyoruz nitekim adamlar cevap bile veremedi ve Sezer ondan sonra beni hani buraya atadı” “Ki işlem bazı  bozuk işler yaparlarsa bi süre şey yapar ......yapılan her şeyi iptal eder öle şey yaparım ama bu adamlara hadlerini bildirecem yani çok açık hüküm” dediği,

Tape No: 6047, 12.03.2008 tarihinde saat:13.04 te Çetin D. ile yaptığı görüşmede özetle; Çetin D.’ın “Hı mütevelli heyet toplantımız vardı adamlar kazakistandan yola çıktıkları havaalanındayken ben bunlar Resmi Gazetenin mükerrer sayısı ile beni görevden aldılar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “beklenen şey yapacakları ilk şey odur” dediği, Çetin D.’ın “anladım bak şimdi  ilginç olan nokta” “Banada şöle haber verdiler merak etmeyin yeni başkan işte yeni mütevelli üyelerinide seçmişler .....” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kim seçmişler” dediği, Çetin D.’ın “İşte bi tane AKP milletvekili adayı profesör”  “Şimdi ilginç olan taraf da tabi şu yani ben şimdi bunların burnunu sürtmeye karar verdim yani sağdan soldan gördüğüm hani bana gelen mesajlardan falan bu nedenle kendilerinin burunlarını sürtmek için karar aldım işlemlerine yapmaya başlıyorum verdim bir avukata da konu şu şimdi Sezer’de biliyorsun Namık Kemal Z.’in görev süresini doldurdu ondan sonra yerine adam atadı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Halbuki bunlar üste” dediği, Çetin D.’ın “Bi dakka bizim tüzüğümüz yanlış bu iç hukukta hani bizde Cumhurbaşkanları idari işlemlerden sorumlu tutulamazlar diye bir hüküm var ya” “İç hukuk meselesi değil bu bunun farkında değiller” “Bizim tüzüğümüz Türkiye Büyük Millet Meclisinden geçmiş onaylanmış Uluslararası bi anlaşma niteliğinde” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “dolayısıyla onu bozmuş oluyor” dediği, Çetin D.’ın “Yani şimdi uluslararası anlaşma hükümlerinde diyor ki mütevelli heyet başkanı Cumhurbaşkanı 7 yılına seçer diyor sen tutuyorsun bu hüküm dururken başka birini göreve sokuyorsun yani nerden baksan  sakat yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi bunu şeye o zaman Danıştayamı Uluslar arası” dediği, Çetin D.’ın “yok bizim yapılan bizde tasarruf yapıldığı için burda yapıldığı için böyle yapamazsın hatta şöyle bi şey oldu YÖK yasasını biliyorsun Cumhurbaşkanı veto etmişti” dediği ve görüşmenin devamında Çetin D.’ın “Kanunla bile bilmem ne yapsanız o yüzden diyo bunu iade ediyoruz nitekim adamlar cevap bile veremedi ve Sezer ondan sonra beni hani buraya atadı” “Ki işlem bazı  bozuk işler yaparlarsa bi süre şey yapar ......yapılan her şeyi iptal eder öle şey yaparım ama bu adamlara hadlerini bildirecem yani çok açık hüküm” dediği,

Tape No: 6048, 12.03.2008 tarihinde saat:21.33 te Ali…? ile yaptığı görüşmede özetle; Ali’nin “Bu gün toplantıya gittik onu anlatayım sana” “İşte Ramada otelinin en üst katında toplantı salonu yapmış küçük bir yer” “Gittik oraya işte geçen sefer gelenlerin hepsi geldiler şeyi temsilen neydi ismi Ziraat odasını temsilen yardımcısı geldi ötekisinin yani başkanlar düzeyinde kimse yoktu şeyden başka neydi ismi bizim Mümtaz hocadan başka” “Şey geçikmeyle geldi ondan sonra dediler sen ev sahibisin aynı zamanda başkanlık yap gayet kibar davrandı hiç alışmamış şeyler öyle sakin filan şey Tuncay Özkan ondan sonra işte arkadaşlar olaylar herkes kendi çapında bir hafta içinde ne yaptığını nasıl davrandığını filan söyledi o Ayla ve şey biz başka grubada gidelim şey yapalım sanatçılarla ilgili olarak şey yapalım” “Onlar filan yapalım dediler sonra Tuncay Özkan konuştu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Geldi mi Tuncay da” dediği, Ali’nin “tabi tabi o konuştu yani mantıkla şey olarak çerçeve olarak geçen seferki toplantının dışında fikri bir farklılık yok işte efendim tartışmalar oldu tabi Mümtaz hocayla ikisinin arasında şöyle fikir şeyi Mümtaz hoca daha ziyade şeyi söyliyor işte tek liste tek liste kalır öne sürüyor şeyse daha radikal şey gitmenin daha zaman iyi kullanmanın gereğini söyliyor uzun bir zamanımız yok diye bu yerel seçimlerde alırlarsa artık bundan sonra hiçbişey yapamayız bütün elimiz kolumuz bağlanır diyor o bakımdan öncelikle CHP  nin mutlaka 50 kişi mesala diyor elli kişiyle CHP ye bir kadro teklifiyle gidilir” “diyor bu şeyden bu şeyinimizi üzerimize düşen etiket görevimizi yaparız çevreye karşı kabul etmezlerse yani herhalükarda kabul etselerde  etmeselerde bu yol siyasetle çözülecek bişey” “Cumhuriyetçi seferberlik istikametinde bir seferberliğe de işte burada katılımcı olan beraber olduğumuz derneklerin ve kurumların desteklemesi gerekir he bende orda dedim biz Atatürkçü çizgide olan her türlü siyasetin otomatik olarak tabiki destekçisiyiz ondan kimsenin şüphesi olmasın ama bunun tekniği nasıl olur, 12 Nisandanda bahsettim 12 Nisanda da işte içinde bulunduğumuz platform ve diğer platformlarla beraber yapıyoruz zaten bu 12 nisanında espirisi halka umut vermek halka efendime söyliyeyim yani siyasetçilerden çok halka yönelik bir çağrıdır ve halkı bilinçlendirmek veye hakkına hukukuna sahip çıkmasını egemenliğene sahip çıkmasını saygı göstermesini istemek şeklindedir yaklaşım olacak bu tabi bir siyasi şeyin ne bileyim yeni bir havanın esmesine yol açacak bir olaydır o bakımdan da desteklenmesi gerekir filan dedim ee hocam dedi siz dedik bizi çağırmadınız hiç söylemediniz ki yani hafif sitem eder gibi  söyledi ee dedim olur mu siz biz yok burada bütün Cumhuriyetçi güçler ele bu etkinliği yapacaz bir ayrım kayrım yok hani dedi işte bide hemende şeyde çaktırıyor bir defada şeyi lafı döndü dolaştırdı öyle bir getirdi yav dedi ADD ye bir kere üye bile olamadık dedi o kadar şey dedim siz herhalde daha iyi yerlere sahipsiniz merak etmeyin filan öyle hem şakaya vuruyor” “İşte Ziraat şey bu tüketici grubu tüketici hakları grubuna başkanla beraber yardımcısı çok farklı iki şey söylediler hem başkan orda hem yardımcısı orda iki ayrı dünyanın adamları gibi konuştular ondan sonra şey tüketiciden sonra bu Ziraat mühendisler odasında başkan yardımcısı pek yetkili değil bir havalarda oldu yani başkanla aynı şey ama Gökhan’ın ayarında bir çocuk değil sonuçta bunlar konuşuldu kabaca söylenen şey, en kısa zamanda CHP nin kapısı çalınacak, en kısa zamanda çağrıda bulunulacak bütün şeylere neydi ismi toplum kuruluşlarına ve işte bir Türkiye programı şeyini yaparak çünkü CHP nin programı şeydeymiş nisanın ilk haftasındaymış bunların toplantıları o zamana kadar diyor mutlaka bir siyasal dönüşüm programından  hazırlanıp  veya enazından çerçevesinin belirlenip sivil toplum kuruluşlarıyla paylaşılarak bir birliktelik” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam önemli bişey yoksa daha” dediği, Ali’nin “bunlar konuşuldu kabaca” dediği,

Tape No: 6050, 17.03.2008 tarihinde saat 09.08’de Selman P. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Selman P.’nun “Ankarada bi Baykala yakın bir milletvekili var” “O milletvekili ile birlikte Çankaya belediye başkanıda bu konularda sağolsun  destek çıkıyor tabi haklı olarak” “Salonu sık sık bunlara veriyor paneller  şunun bunun için” “Gerçi isterse her kese veriyor o konuda yardımcı olur o millet vekili ile birlikte köy derneklerini dolaşıyorlar” “Bi grup ve o Süleyman da bunun içinde” “O da onlrın içinde” “Derya onun içerisinde şimdi bunlar Baykala yaklaşmaya çalışıyorlar” “Ve işte ileriye dönük bir siyasi bir prim elde etmek” “Olayı var İstanbul grubuda Nur hanım vasıtasıyla ....falan böle bi şey içersinde dün ben Nur hanıma mesela şunu sordum dedim ki herkes konuştu dedim öle yemekte  karşılıklı oturuyorduk niye  Baykal konuşmadı da pazartesiyi bekledi dedim olayların sonundan mı gidecek hep” “Ben onun sağ duyusuna güveniyorum dedi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He çok seviyor yani” dediği ve görüşmenin devamında; Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi tabi bi platformla yapılan bi hareket” “Ancak sen dedin ya ben bütün şeyleri yapabilirim filan diye o” “Pankartlar mankartlar” “Şimdi biz bir bi grup oluşturalım” “Bi tanesi sen ol ben burdan da bi kaç arkadaş diğer şubelerden de” “Sıkıştıralım kendi içimizde  bu platform yapacak ama bunun içerisinde ADD de büyük bir  ağırlıkla kendisini göstermeli” dediği, Selman P.’nun “Evet efendim evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bunun için bir güzel bir organizasyon yapalım” dediği ve görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Selman P.’nun “Şimdi komutanım bunlar siyaseti böle edebi laflar kullanarak yapıldığını sanıyorlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet ne kadar terbiyesiz bi şey ya” dediği, Selman P.’nun “Şimdi daha önce ADD nin gençlik kollarımı vardı” “Ama bugün o 9 Nisandaki şeydeki 9 Şubattaki toplantıda” “Etkinlikte bizim genç kızımız çıktı aslanlar gibi konuşma yaptı” “Orda da söedik yani bizim o genç kızımız daha önce öle bi konuşma yapabiliyormuydu ADD de” “Siz şeye katılacakmısınız Aksaray toplantısına” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Nereye” dediği, Selman P.’nun “Aksaray” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Geliyim mi ne bileyim bilmiyorum ki” dediği, Selman P.’nun “Bilemiyorum siz programa koymuşsunuz ama” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oraya nasıl gelicem” dediği, Selman P.’nun “Aksaraya ben gidecem” “Evet mecburen ben bölge sorumlusuyum ya” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “illada gel diyorsan geleyim nereden” dediği, Selman P.’nun “Nasıl arzu ederseniz yani mecburen Aksarayda mecburen olmak zorundayım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ayın 30 damıydı” dediği, Selman P.’nun “Evet” dediği,

Tape No: 6051, 19.03.2008 tarihinde saat 10.29’da M.E.K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.E.K.’in “Beni aramışsınız buyurun” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Efendim şunun için aradım bi ziyaretinize gelmek istiyorduk bi arkadaşımla birlikte sizin müsaitbi zamanınızı alıyım ben öle gelelim diyedüşündüm mesela önümüzde ki hafta salı günü pazartesi günü müsait olurmusunuz acaba bi saat verebilirmisiniz”  “Anladım anladım 27 -28 olursa öle yapalım o zaman” dediği, M.E.K.’in “Şöle 28 i benim öğleden sonra olabilir” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle yapalım 28 saat 3 de nerede efendim yeriniz sizin” dediği, M.E.K.’in “Benim yerim şeyde bu Leventte Yapı Kredi var onun A blok” dediği, 

Tape No: 6052, 19.03.2008 tarihinde saat:10.53 te Bülent B. ile yaptığı görüşmede özetle; Bülent B.’ın “… ODTÜ Rektörü ile beraber toplantıdaydık sabahleyin Tolon paşa ile beraber rektörle görüşüyorduk evet buyurun” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam … şimdi ben bu Mehmet Emin KARAMEHMET le irtibat kurdum” “28 inde saat 15 de” dediği, Bülent B.’ın “Saat 15 de İstanbul’da”  “Tamam … ben Uluç beyle konuştum destek olmak için bende gelirim sizle isterseniz dedi” “Tamam tamam 28 inde saat 15 de ben  bu randevuyu Uluç beyle de paylaşıyorum gelmeden sizi arıyorum ben şu saatte yanınızdayım diye” dediği,

Tape No: 6053, 20.03.2008 tarihinde saat:12.26 da Ali…? ile yaptığı görüşmede özetle; Ali’nin “Merhaba ben derneğe geldim “ “Aradım şey bana dediki” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bu dekanların bir açıklaması” “Şimdi ona bak” dediği, Ali’nin “Ona baktım da bence hiç yapmıyalım yavaş yavaş tavsadı zaten” “Yargıtay başkanının açıklaması bence çok önemli yani yeter” “Yani fazla kurcalamayın manasında mesaj verildi daha fazla yaparsak şimdi bu dekkanların içinde AKP li oldukları bilinenlerde var” “Onun için sanki biz bir anlamda da hasteten onların düşüncesini şey yapıyoruz adını söyle” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne diyorlar orda ne diyorlar” dediği, Ali’nin “Söylenen bişey yok bu çok yalın bişey ya benim açılmış bir dava vardır taciz edilmemesi gerekir sorgulanması hukuk devletini yıpratır basın yayın organlarından  haberlerinde yorumlarda hakimi savcıyı baskı altına alacak yaklaşımlardan özenle kaçınmaları zorunludur yani bu iki tarafa da çekilir yani” “Bu şeyi adını söyle Yargıtay başsavcısını korumaktan ziyade bundan sonra karar alacak hakimleri” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Korumaya yönelik anladım peki” dediği, Ali’nin “Onun için bence es geçelim hiç şey yapmayalım” “Yaptığımız açıklama o şeyinki gayet güzel” “Yargıtayın ki” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu peki” dediği, Ali’nin “Bir başka konu bu gün Samsun şey yapıyor bölge toplantısı yapıyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam ona bir telgraf ilanı çekiyoruz değil mi” dediği, Ali’nin “İyi ama biz katılmak istiyorduk düne kadar yapmadılar haftanın ortasında bir günde yapıyorlar bunu niye cumartesi pazar yapmıyorlar”  “Böyle ferit beyi arıyorum arıyorum telefona çıkmıyor o da gündemide saat öğleden sonra ikiye almış yani iki saatte” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam iyi evet ne yapalım yapacak bişey yok” dediği, Ali’nin “Yapacak bişey yok öyle bişey var” “Ben dünkü toplantıyı sana söyliyeyim toplandık şey gelidi Ziraat Gökhan Günaydın geldi Ziraat Mühendisleri odası” “Ondan sonra TÜSİAT dan Dursun geldi” “Ve şeyin başkanı geldi bu tüketici hakları derneğinin başkanı geldi ben vardım birde mümtaz hoca vardı beşimiz vardık bu konuştuk genel konuşma değerlendirme yaptıktan sonra özellikle şeyle Tuncay Özkan la ilgili olarak Zirrat Mühendisleri odası böyle bir kesin tavır koyar gibi oldu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kim kim” dediği, Ali’nin “Gökhan Günaydın yani sanki ruh anlaşmazlığı varmış gibi bir hava yarattı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ama o tek başına şey yapamaz ki evet” dediği, Ali’nin “işte dedi ki ya benim Tuncay Özkan ın hareket tarzı tasnif edilemez ... yeni bir siyasal oluşum bu gün ben taraftar değilim işte bir anlamda CHP ye yapışmışlık gibi bir durum sezinlendim” “Onun dışında diğer arkadaşlar bizim gibi düşünüyorlar” “Ben haftaya toplantı bizim bizde olacak çarşamba günü öğleden sonra birde şey gelmiş” “...... geldinmi Erol la Ahmet çatışıyorlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kim Erol la Ahmet” dediği, Ali’nin “Erol Saral ile” “Ahmet Saltık” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne diye çatışıyorlar” dediği, Ali’nin “Ne bileyim birbirlere verip veriştiyorlar Ahmet saltık onu şey yapıyor baya bir fırçalıyor bide şeyini ona attığı fırça yazısını bana göndermiş” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yanlız Ahmet Saltık yine bana saldırmış biryerde yazısı mani oldum ne diye” dediği, Ali’nin “Evet onu bir kaç yere yazıyor .....dergide de yazım çıktı hepsi o kadarmış lan yeter işte bir tane yazdın ne olacak” dediği,

Tape No: 6054, 20.03.2008 tarihinde saat:18.36 da Sadrettin…?  ile yaptığı görüşmede özetle; Sadrettin’in “E bu tabi bilemiyorum dava ile ilgili açılan savcıya yapılan saldırılar vesaire bu konuda” “Hiç bir organize bi faaliyet düşünülüyor mu acaba komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi işte bi” dediği, Sadrettin’in “Yani destek vermek anlamında” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi tabi tabi tabi” “Evet yani bu çok enteresan bi şey yani bu hukuktanda kimse çekinmiyor yani” dediği, Sadrettin’in “Hayır yani... görüntü veririr sonu en en başa çıkılmayacak bi şey varsa oda hukuktur komutanım” “sonuçta en son karar yeri en şeydir” “Fakat destek verir detek ve moral düzeltici  destekler  olması lazım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam canım tamam bu şeyler 26 tane dekan bi açıklama yapmışlar”  “Öle canım işte bu günler çok kötü yani çok kötü yani bilerek mi yapıyorlar bu kaosa götürüyolar nedir anlaşılmaz bir durum var yani” dediği, Sadrettin’in “O çaba var ama onu başaramazlar komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İnşallah inşallah yani şeyi nasıl Sadrettin ben okudum tabi hukuki inceleme yapamıyorum sen okuyabildin mi” dediği, Sadrettin’in “Harika harika onu bi değerlendiriyim ben size istiyorsanız” “Zamanım olduğunda bide değerlendiriyim size not olarak veriyim ben onu”  dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu tabi iyi olur yani bana göre sağlam gibi geliyor” dediği, Sadrettin’in “çok sağlam çok sağlam” “Komutanım görüşürüz”  “Emirlerinizi beklerim” dediği,

Tape No:6042, 21.03.2008 tarihinde saat:10.05 te (0532 215 06 06) numaralı telefondan Mehmet Şener ERUYGUR’a çekilen mesajda; “é@ H( @Ilhan SELCUK, Dogu PERINCEK, Prof Dr.Kemal ALEMDAROGLU Ferit ILSEVER, Serdar BOLLUK, Adnan AKFIRAT, Ibrahim BETIL ergenekon davasi sorusturmasi gerekc” yazdığı,

Tape No:6043, 21.03.2008 tarihinde saat:12.22’de (numarası ve nereden gönderildiği tespit edilemeyen) Mehmet Şener ERUYGUR’a çekilen mesajda; “Ilhan Selcuk'un gozaltina alinmasina ve son gelismelere tepki gostermek uzere tum ADD Subeleriyle bugun saat 14.00da, Cumhuriyet Gazetesinin onunde bulusuyoruz.” yazdığı,

Tape No: 6055, 21.03.2008 tarihinde saat:14.54 te Hakan D. ile yaptığı görüşmede özetle; Hakan D.’nun “Ben tabi siz her şeyin farkındasınız ama bu gelişmeler karşısında ADD olarka her hangi bir tavrımız olucak mı veya oluyor mu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi arkadaşlar Cumhuriyet Gazetesine de gidiyorlar bu pazar günkünü ileriye erteliyelim dedik bu kargaşada bi ayrıca diğer konularıda düşünecez sizin düşünceniz ne” dediği, Hakan D.’nun “Bence erteleme konusunda bi şey çıkmadıysa karar yani daha doğrusu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şöle ... Bildirin diye şu açıdan kontrol edemeyeceğimiz şeyler olmasın” dediği, Hakan D.’nun “Ama bence daha doğru da olabilir efendim” dediği,

Tape No: 6056, 21.03.2008 tarihinde saat:16.30 da Selman P. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Saolasın Selman Paşa ....” dediği, Selman P.’nun “Böle toz duman her taraf” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şok oldum ya şok oldum ya”  “Evet şimdi o bi şeyi yayınladık burda İstanbulda da bi hazırlık yapıyorlar şube başkanları” “Hazırlık yapıyorlar şeyde Ankarada genel saymalığa Ali Ercan Cumhuriyet Gaztesine gittiler” “İzmirde yine benzer faliyetleri var” “Türkiye genelinde yapıyorlar bizde bi kısa olmala beraber bunu efendim kınadığımızı gösteren bi açıklmayı yaptık” “ne yapıyorsun yani bu hakketen çok enteresan bi şey bu ya” dediği, Selman P.’nun “İşte Ulusal Kanal beni aradı”  “Sizin görüşünüz nedir diye onlar devamlı bi çok kişiden görüş alıyorlar” “Bende şöyle söledim dedim ki yanibi nasıl biz şaşırmışsak bunu yapanlarda şaşırmış olmalılar” “Şimdi dedim Ululsalcı çizgide olan insanlar dedim şey yapılıyor bu Ergenkon konusunda bağlantılar kurulması ilginç dedim çünkü Ergenekon davasının ne bir şeyi var nedir o” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İddanamesi” dediği, Selman P.’nun “İddanamesi var şuana kadar ne de resmen mahkemeye sevkedilmiş bi şey var ancak soruşturma yapıyoruz diye böyle önüne geleni dedim şey yapıyorlar ikincisi şimdi dedim İlhan Selçuk da olsa diğer parti başkanı ve şeylerde olsa veya üniversite rektörlüğü yapmış bu insanlar gece yarısı kaçıyorlarmıydı yurt dışına böle baskınla şey yapılmış belkide rahatsız insanlar bunlar ilaçlarını bile alamadan gitmişlerdir dedim ondan sonra dolayısıyla bu şık olmaya bi hareket dedim yargı ve adalet mekanizmasına güvenimiz sonsuz bu kısa zaman içerisinde şey olacak ama bayada iz bırakır” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet söleyecek bişi de yok atı alan Üsküdarı geçmiş” dediği, Selman P.’nun “evet komutanım olan olmuş” “Tabi ben şimdi belediye başkanıyım böle bi yerde Devletin memuruyum çok böle keskin laflar sölemek ertesi günü müfettiş gönderirler” “Bu partinin kapanacağından eminler her halde ki” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “E okudum ben iddanemeyi” dediği, Selman P.’nun “Bir sonraki seçime mazlum rolü oynayıp Ergenekoncular bizi kapattı demeye getirecekler herhalde” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İddanameyi okudum hakkaten bu epey süredir bunları izlemiş bunlar” dediği, Selman P.’nun “Yani bunların  bu şartlarda bu iddaname ile bu partinin kapanacağından artık kendileride emin artık” “onun için saldırıyorlar etrafa” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Üstüne üstüne giderim belki kurtulurum demeye  getiriyorlar” dediği, Selman P.’nun “Erken seçime gidince kapatılırsa eğer erken olursa hadise işte mazlum rolü oynuyor”  “Ergenekoncular bizi kapattırdı gibi ya bu Ergenekonda neymiş sayın komutanım ben anlayamadım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Valla ben de anlayamadım nemenem bi şeydir bu kadar... böle bütün ta İlhan Selçuğu içine almış” dediği, Selman P.’nun “Ya İlhan Selçuğun ne ilgisi olur bunlarla ben anlamadım ki komutanım o bakımdan zatialinizin bi emrini alıyım bi hatırlatma yapıyım dedim zaten yayınlamışsınız saolun var olun” “Saolun komutanım 12 Nisan herhalde bu şartlarda çok daha görkemli olucak” “Emriniz bekliyorum sayın komutanım” dediği, 

Tape No: 6057, 24.03.2008 tarihinde saat:12.35 te Nermin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “Sayın genel başkanım efendim şimdi yeni haber düştü sizin için şeye şener Eruygurda dinlemeye takıldı diye” “İnternet sitesine” “sarıkız ayışığı adı darbe girişimlerinin başaktörü emekli orgeneralde dinlemeye takıldı” “Selçuk, Perinçek ve Alemdaroğlunun teknik takibi” “Selçuk, Perinçek ve Alemdaroğlunun teknik takibi sırasında jandarma eski komutanı orgeneral Eruygur da dinlemeye takıldı” “Siz görüşmeler ne oldu dava ne aşamada diye sormuşsunuz” “Şeylere sormuşsunuz Alemdaroğluna sormuşsunuz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Alemdaroğlunun davaları ile ilgiliydi o ya “ dediği, Nermin’in “Evet işte artık bilemiyorum polisin yaptığı değerlendirmede AKPnin kapatılması talebi ile hazırlanan iddianamenin ERGENEKON operasyonunda ele geçirilen dökümanlarla üslup yönünden büyük benzerlik taşıdığı saptandı diyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “neyi saptandı diyor” dediği, Nermin’in “Büyük benzerlik taşıdığı saptandı ben size yazıyı göndereyim mi efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Gönderin peki oldu” dediği,
Tape No: 6058, 25.03.2008 tarihinde saat:18.29 da İlker Güven ile yaptığı görüşmede özetle; İlker Güven’in “Paşam şeyden döndü karşı taraftan telefon etti cuma günü saat 10 da Fenerbahçe ordu evine geliyor” “Siz de eğer oralardaysanız ben hani haber vereyim mi dersem” “Teşrif edermisiniz” “Ben yani 10 da buluşuyorum iyi olur diyorum yüz yüze”  “Çünkü yarın Ankaraya gidiyormuş ondan sonra yüz şeref duyarım onur duyarım dedi hemen geliyorum dedi” dediği,

Tape No: 6059, da kayıtlı 25.03.2008 saat:18.46 da X Bayan(Kemal Yalçın Alemdaroğlu - Naciye Sultan Sit. D Blok No:2 Ortaköy, İstanbul) ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Hanımefendi iyi akşamlar diliyorum ben Mehmet Şener Eruygur” dediği, X bayan’ın “nasılsınız Şener paşa” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Saolunuz efendim nasıl oldu sayın rektörümüz” dediği, X Bayan’ın “Çok daha iyi çok daha iyi” “Dün akşam verilen ilaçlar cevap verdi bu sabah baya bi düşmüştü tansiyonu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “şey mi hastanede mi yoksa” dediği, X bayan’ın “Alman Hastanesindeyiz” “Baya bi yüksek tansiyonu olunca buraya getirdiler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam eşimle birlikte saygılarımızı sunuyoruz” “Aman çok dikkat etsin kendine” “Bunlar geçer bunlar asparagas  şeyler  gelip geçicek şeyler efendim” dediği, X bayan’ın “Biliyorum çok teşekkürler paşam” dediği,

Tape No: 6060, 25.03.2008 tarihinde saat:18.49 da M.İ./S.P. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Saolun saolun nasıl Sayın Selçuk nasıl telefonu bende olmadığı için ben” dediği, M. İ.’un “Aslan gibi kulaklarınızı çınlattık bugün” “Salman paşam yanımda Salman Pakoğlu paşam” “Yanımda yanımda o geçmiş olsuna gelmişti” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “geçmiş olsuna geleyim ama biraz vakit geçsin toplansın”  “Önümüzdeki hafta artık bir uygun zamanda gelelimde” dediği, M. İ.’un “Şey biz sadece sağlığından korktuk öbür türlü zaten çok”  “O şey ya yargılamayın hemen hepimizden dinçte o günlerde 3 gün önce falan bu olay olmadan ya kalbim gece sıkıştı sol kolumda ağrıdı bi şey mi var diye doktor çağırmıştı” “Oda dediki evet üst üste geldi o da dediki abi her gece içiyorsun bide geç yatıyorsun bu muhabbetlere rakı sofralarına biraz ara vermen lazım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şey yapmışlar benim bile telefon ettiğimi konuştuğumu” “Telefonunu bile bilmiyorum ya adamcağzın” dediği, M. İ.’un  “Ya artık şey biliyorum telefonunu bilmediğinide hep benimle ulaşıyorsunuz o toplantılardan tutda sanki şey çok gizli bir şeymiş gibi Ankaradaki toplantılardan tutda bizim kendi aramızda ya o kadar komedi ki gazete içindeki birbirimizle olan hırlaşmalarımızı bile İlhan abiye dert yanıyoruz ya o da işte bizi teskin ediyo yada şey yapıyor yorumda bulunuyor onları bile bir örgüt şeyine bağlamışlar” dediğini, Mehmet Şener Eruygur’un “Çok güzel örgüt ha nemenem bir örgütse başı yok bilmem nesi yok” dediği, M.İ.’un “evet çok enteresan bi şey  şeyde o soğuk savaş döneminde böle komik hikayeler olurdu da yani bu dönemde o dönemide aratacak yani traji komik olaylar” dediği ve görüşmeye Salman P.’nun devam ettiği, Salman P.’nun “Komutanım saygılarımı sunuyorum” “Ben şeyi söledim 12 sindeki o büyük şeyi bu dedi talimatları verdi yanındaki bi kaç kişiye mutlaka onu dedi çok iyi destekliyelim tam duyuralım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Valla işte ya şey yapıyorlar saldırıyorlar ondan sonra işte canım sıkılıyor” dediği, Salman P.’nun “İlhan abiye sordukları sorular böle eften püften soruları dinledikçe insanın güleceği geliyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben yazmışım Alemdaroğluna gene biliyorsun gene şeyle ilgili Doğu Perinçekle zaten konuşmam” dediği, Salman P.’nun “Hiç konuşmazsın Doğu Perinçek sizle konuşurda siz konuşmazsınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şeyin telefonu bende yok telefon numarası yok” “İlhan beyin Kemal Alemdaroğlununda alehinde bi tazminat tavası çıkmıştı bir bir buçuk ay önce onu aradım geçmiş olsun demek için aradıydım” dediği, Salman P.’nun “Komutanım yani olaki konuşsanız ne olucak kim ne karışır” “Siz Türkiye nin tanıdığı insansınız herkes  sizi arar sizde herkesi ararsınız ne  var bunda yani” “eften püften şeylerle uğraşıyorlar komutanım onlar” “Yani akıllarınca Silahlı Kuvvetleri karıştırmaya çalışıyorlar öle basit şeyleri için ama artık kimse yutmaz bunu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Biz vakıf üyesiymişiz ya Cumhuriyet Vakfının” “bi defa gittim bi daha 4 senedir bi daha gitmedim o vakıf ne yapar ondan bile haberim yok” dediği, Salman P.’nun “Vakıf başkanı burdaydı adamcağız rahat rahat oturuyordu bugün İlhan abinin yanında o da ziyaretine gelmiş” dediğini, Mehmet Şener Eruygur’un “Vakıf başkanı kim ya” dediğini, Salman P.’nun “İnan Kıraç Kıraç bey” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ölemi bak adamı bile tanımıyorum” dediği, Salman P.’nun “Yav tanımıyorsun bile” dediği,

Tape No: 6061, 25.03.2008 tarihinde saat:20.36 da Ali…? ile yaptığı görüşmede özetle; Ali’nin “toplantıya katıldım onu söyleyecektim şey selamları var şey işte” “Haberalın ondan sonda Kamuran İnan ın hepsinin selamları var” “O toplantıya katıldık işte herkes orda yine görüşlerini belirtiler tam bir gidişatın değerlendirmeleri yaptılar ondan sonra işte bide bu mitip mitik konusu konuştular başka bişey yok olmadı ha bide ha bide bir bu böyle gizli kapaklı bir iş olmadığını açık ve adını söyle legal bir iş yapıldığını herhangi bir zan altında kimseyi bırakmamak içinde çok açık bir şekilde de bunun kamuoyuna duyurmasının gerektiğini filan söyledi” “Dolayısıyla böyle bir kapalı kapılar arkasında toplanan grup havasını kimse şey etmesin öyle algılamasın diye” “Ondan sonra ben ordan ayrıldım işte derneğe geldim dernekte bizim arkadaşlar sürekli bu mitingle ilgili olarak sorular var onları yanıtladık bişeyler yaptık şeyle bizim Ümit Yaşar la konuştuk”  “Her Çarşamba yaptığımız toplantı var şey işte şey Mümtaz hocayla vesayre” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un  “… Mümtaz hocaya bu 1 Nisanda İstanbula gelecekmiş toplantı için”  “Nait Özlü paşa arayıp duruyordu görüştümü bilmiyorum kendisiyle İstanbula gelmesi için evet” “O tanıyor Mümtaz Soysal İstanbul a gelirse bir konuşma yapacaktı” dediği ve görüşmenin devamında Mehmet Şener Eruygur’un “Bu şey Büyükakın İstanbul a gelecektide bu bir yerden randevu aldıydı” “Bu ben gitmiyeyim o herifin yanına ya kendisi gitsin onun adına ben geldim desin gitsin” “O İstanbul da bu şeye Mehmet Emin beyin yanına gidecekti biz beraber gidecektik o kendisi gitsin ben hiç gitmiyeyim o adamın yanına” “Tamam mı onu söyle” dediği, Ali’nin “Rendevu alındı mı” “Bu Bülent Büyükakın değil mi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi adam böyle şey yaparken randevu verirken filan böyle havalı mavalı verdi” dediği, Ali’nin “Nazlandımıydı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hee” dediği,

Tape No: 6062, 26.03.2008 tarihinde saat:10.14 te Fulya…? (Fulya E. İlko Sit.113 Cad. 1101 Sok. NO:6 Merkez, Ankara) İle yaptığı görüşmede; Fulya’nın “Şener amcacım merhaba Fulya ben nasılsınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sağol kızım sen nasılsın” dediği, Fulya’nın “Kötüyüm Şener amca babamın kalbi sıkışıyor” “En son sizinle yeni şafak gazetesinde okuduğu olaylardan sonra” “Ve bütün numaraları değiştirdi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Neyi anlamdım” dediği, Fulya’nın “Sizin en son yaptığınız bir konuşma var yeni şafak ta o kaydedilmiş ondan dolayı bugün şuanda kalbi sıkışıyor ben ona hakaret ettim bir sürü” “Yeni Şafktaydı evet sizin konuşmanız” “Kaydedilmiş 2-3 gün önce” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Neymiş o” dediği, Fulya’nın “Sizin konuşmanızı kaydetmişler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kiminle konuşurken” dediği, Fulya’nın “Bilmiyorum bir gazeteci mi neyse işte yeni şafak gazetesi yazıyor 3 gün önce” “Evet şuanda babamın kalbi sıkışıyor yani yeter artık ya yeter ya zaten yeterince şey bulaştırmaya çalışıyor yani siz böyle bir konuşmayı yapmadınızdır umarım yapmamışsınızdır” “Yani bu adamın başı derde girecek” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Nedir o konuşma nedir benim konuşma” dediği, Fulya’nın “Bilmiyorum işte AKP ile ilgili mi ne konuşma olmuş” “Onu da kaydetmişler yeni şafak gazetesi de yazmış” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kiminle konuşmuşum ki ben kızım” dediği, Fulya’nın “Onu belirtmiyorlar işte sadece konuşmanızı yazmışlar kaydedildi Şener Paşa nın diye” “3 gündür canı çok sıkkın zaten maddi sıkıntı içerisinde bilmem ne şuanda da ben zaten kavga ettim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İyi de benim yani benim konuşmamda ne varmış” dediği, Fulya’nın “Bilmiyorum işte o onlar kendilerine göre yorumluyorlar ya bulaştırmak için insanları” “Olay ondan ibaret şimdi bana da bulaşacaklar diyor yani hepimize sıra gelecek diyor bu kadar dikkat edin komutanım dedim diyor” “şener amcacım 3 gün önce bir konuşmanız çıkmış yeni şafak gazetesinde” “Evet kaydedilmiş ben şimdi babamla kavga ettim yeter artık diye” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “kızım bir baban beni bir arasın o zaman neymiş onu anlamdım” dediği, Fulya’nın “Görüşmek istemiyor şuanda hiçkimseyle görüşmüyor hiç kimseyle görüşmüyor benim de sizi aradığımı bilmesin zaten” “Bütün numaraları değiştiriyor hem size hem kendisine zarar gelecek diye kimse ile görüşmüyor” “ben şimdi kavga ettim bu olaylar ne zaman bitecek yeter artık normal bir gün istiyorum diye kalbi sıkışıyor şuanda canını mı alacaklar artık yeter şener amca yeter ya” “Canını mı alacaklar daha ya ne istiyorlar” “Ne istiyorlar daha yani bana birşey olduğu zaman ben bunun hesabını kimden soracam ya” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Doğru oldu kızım” dediği, Fulya’nın “Allah bin türlü belalarını versin hepsinin TSK nın da” dediği,

Tape No: 6064, 27.03.2008 tarihinde saat:13.51 de S.O.T. ile yaptığı görüşmede özetle; S.O.T.’ın “Şimdi paşam ben üniversitelerle bir görüşme yaptım çünkü önümüzdeki günlerde” “Bir basın bülteni hazırlayacaz bu vesiyle ben zaten konser tarihlerinin teyidi bir kere daha almış oldum”  “Amasya Samsun da Sivas taki üniversitelerde bir sıkıntımız yok”  “Aynı konuştuğumuz tarihler program gerçekleşecek şimdilik öyle görünüyor amcak Erzurum Atatürk Üniversitesi ile görüştüm rektör yardımcısı Profesor Doktor Erkol Demir ile” “Ve kendisi o tarihlerde mayıs ayı içerisinde rektörlük seçimleri nedeniyle salonlarının müsait olmadığını dolasıylada bu konserin gerçekleşemeyeceğini söyledi … yalnız ne varki biliyormusunuz Erzurum bu bizim asıl amacımızın en önemli ayağı buydu” “Yani burda konser gerçekleşmediği taktirde diğer yerlerdede konser olasılığının pek bir anlamı bir önemi kalmıyor” dediği, 

Tape No: 6065, 28.03.2008 tarihinde saat:16.36 da Ali…? ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Bu şeyin Tuncayın üyelik işini halletsinler tamam mı” dediği, Ali’nin “Tuncayın tamam oldu peki şey mi yapıyor çok mu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam tamam evet şey yapıyor niye beni üye yapmadılar diye” “Yani bu işi halledin gönderin şubesinede bildirsinler üyelik tamam diye” dediği, Ali’nin “Tamam onun şube başkanıda zaten pek olumlu konuşmadı beni zorla size başka türlü anlatıyor ama hiç öyle söylendiği gibi değil filan dedi bana” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam sende ara de ki şube başkanına üyelik şeyi imzalandı gönderiyoruz haberin olsun” dediği,

Tape No: 6066, 30.03.2008 tarihinde saat:15.07 de Sefa Y.’in çektiği mesajda; “@0tIDegerli Sener Eruygur Pasam ve Degerli Ali Ercan Bey. Dun bana emin bir yerden gelen bilgiye göre Fetullah Gülen T.C. Cumhurbaskanligina ait bir ucak il” yazdığı,

Tape No: 6067, 30.03.2008 tarihinde saat:15.07 de Sefa Y.’in çektiği mesajda; “@0t@  Gizlice bu hafta Ankaraya getirilmis. Solunum zorlugu cektigi icin simdi Ankaradaki gizli kaldigi yerde tedavi ediliyormus. Bulundugu yeride fetullahci p” yazdığı, 

Tape No:6068, 31.03.2008 tarihinde saat 12:12’de Mustafa Y. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.Y.’ın “Paşam saygılar sunuyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “sayın rektörüm nasılsınız” dediği, M.Y.’ın “Sağolun teşekkür ederim efendim siz nasılsınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sağolun sesler kesildi de bir rahatsızlık falan mı var birşeyin mi var” dediği, M.Y.’ın “hayır hayır ben yurt dışındaydım yeni geldim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ordaki şeyi değişmiş herhalde he Tahir Hoca gelmiş” dediği, M.Y.’ın “Tahir geldi evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “O daha iyi değil mi” dediği, M.Y.’ın “Farketmez” “İkisi de bizim kardeşimiz” “burda sıkıntı yok” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Mustafa Hocam ben bu şey yapmıyorum sıkıştrıdım farkındayım ama adam boyna soruyor” dediği, M.Y.’ın “Tamam ben şimdi onu bir soruşturayım çağırayım Mustafa yı da soruşturayım” “Ne yaptılar ne ettiler bir görüşeyim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet zahmet olacak efendim” dediği,

Tape No: 6069, 31.03.2008 tarihinde saat:15.13 te K. Alemdaroğlu ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Ben ben saygı sevgi sunuyorum geçmişolsun hanımefendi ile görüştüm ama” dediği, K.Alemdaroğlu’nun “Çok teşekkür biliyorum biliyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sesinizi bir alayım dedim iyisiniz değil mi efendim” dediği, K.Alemdaroğlu’nun “bende iyiyim iyiyim nihayet bende cumadan cuma öğleden sonrasından itibaren telefonlara çıkıyorum” “buyrun dinliyorum” “işte herşey normal çalışmayada başladım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “hepimiz etkilendik tabi benim de tansiyon oynadı benim de öyle oldu yani” dediği, K.Alemdaroğlu’nun “Tabi herkesi etkileyen bir olay bu”  “Atatürkçü laik kesimi etkileyen ama diğerinide etkiliyor da onlar da göbek atıyorlardır şimdi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Geçen gün bir yere gittim de şeyde yolda bir gazete aldırtayım dedim yani bayağı lüks bir yerdi de dedim bir cumhuriyet alayım dedim bayii satmıyor o şeyi yani o civardaki... ilgilenmiyorlar yani” dediği, K. Alemdaroğlu’nun “Cumhuriyet demokrasi laiklik ve hukuk devleti bazı kişileri ilgilendirmiyor ilgilendirdikleri para para para” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet ondan sonrası nasıl olsa çözümlenir böyle bir şey ilgisi olamaz ki sizin de” dediği, K.Alemdaroğlu’nun “Tabi canım ben hiç birini tanımıyorum bu insanların benimle ne ilgisi olabilir” “Ne tanımak ne tokalaşmak hiç bir yerde bu insanlarla birlikte olabileceğimi yani birilerini dinlerken onlarda varsa onu bilemiyorum tabi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi tabi tabi yan yana olmak birşeyi mi ifade ediyormuş ki yani” dediği, K.Alemdaroğlu’nun “O da bir şeyi ifade etmez ama ben yanyana da olmadım ne o tuğgeneral le ne öbür insanlarla bir Ümit Sayın ı tanıyorum bana telefon edip işte Rektör atıyacak” dediğini, Mehmet Şener Eruygur’un “Canım o hepimize müracaat etti o adam işte o bir şey davası varmış o rektör le” “Ben yani ben konuşmadım bile yani ben cv si Ümit Sayın ı pek şey de bulamadım böyle akli dengesi de peki yerinde değil gibi” “Ondan sonra pek ciddiye de almadım yeni” dediği, K.Alemdaroğlu’nun “Üniversitede bir docent destek verdik falan yani destek vermek suç mu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi o ne demektir yani onun neyse geçmiş olsun efendim” “Ben ailece selam saygılarımızı sunuyorum” dediği,


Tape No: 6070, 01.04.2008 tarihinde saat:16.47 de Nermin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “Kazım Arslan bey size ulaşmaya çalışmış telefonunuz kapalıymış beni aradı.” “Sonra efendim şeyden aradılar Aydınlık Dergisi’nden sizin mail adresinize soru göndermişler” “Cevaplamanızı istedikleri soru göndermişler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam bakarım bakarım peki okumadım yani dışardayım şuanda” dediği,

Tape No: 6071, 01.04.2008 tarihinde saat:17.15 te Haydar A. ile yaptığı görüşmede özetle; Haydar A.’ın “12 Nisana 12 Nisana hazırlanıyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İyi çok güzel kaç otobüs geliyorsunuz” dediği, Haydar A.’ın “Valla geçende 2 idi bunda 4 ikiye katlamamız lazım” “Çünkü orda ne kadar azalırsak o kadar kötü olur” “İyi efendim başkanım o gün bir haberlerde gördüm sizi yine taraf gaztesi bi şeyler yapmış aradım” “ne yapmamız gerek diye” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un  “Bi şeye gerek yok ya bunlar aynı hatalar bi orda yazıyolar bi öbür tarafta yazıyorlar” dediği, Haydar A.’ın “Şimdi bizim burda da aynı sıkıntı başladı ona benzer bi sıkıntı” “... gerçekten sosyal demokrat düşünen Atatürkçü gençler var burda  bi kaç tane 12 yaşında bi tane çocuk THKPC bi şey yazmış”  “Onun ifadesine dayanarak 3 tanesi 4 tanesi öğretmen olmak üzere” “İçeriye aldılar” “Şimdi suç unsuru yok ifadelerine baktık şeyleri”  dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yanlız o .....yi ikaz etmek lazım böle münabesetsiz şeyler yapmasınlar diye” dediği, Haydar A.’ın “İşte şeyleri ne diyecem delilleri kaba şey yapmak kabart örtmek ne delil varsa” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne delili” dediği, Haydar A.’ın “Hiç bir şey yok delil diye bir şey yok evler arandı bi şey oldu bi kaç tane cd bulunmuş evde işte türkü şarkı film  cd leri oyun cdleri evlilik cdleri nişan cdleri falan” “Onlarda Ankara jandarma kornolojiye göndermişler labaratuvara oda gelmeden savcı dava açmam diyo” “O da da baya olmuş gecikmiş” “O konuda bir yardımınız olur mu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Anladım” dediği, Haydar A.’ın “Yazık yani yatıyor boşa yatıyor” “Bu Düziçi Ellek le ilgili bi olay  efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hıhı oraya göndermişler” dediği, Haydar A.’ın “Bu yani yarın gelirse  yarın savcı dava açar çünkü tek  delil suç unsuru orda onlardan şüpheleniyorlar onlarda düğün cd leri” “Türkü şarkı cd leri evet bişi yok suç unsuru 12....” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Gönderirler onlar gönderirler merak etmeyin” dediği, Haydar A.’ın “Bunu hızlandırma şansımız olur muefendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Anladım anladım peki” “oldu Haydar” dediği, Haydar A.’ın “Bi emriniz var mı” dediği,

Tape No: 6073, 03.04.2008 tarihinde saat:16.34 te Nermin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “Alpaslan Işıklı hocam önce söyliyeyim sizinle görüşmek istiyor” “Sizin ne zaman geleceğinizi sordu bende henüz bilmediğimi söyledim onun dışında bir dakika Aydınlık dergisi dün söylemiştim galiba meiline baktınız mı acaba” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Baktım ona da ben size gönderdiydim onu bir genel cevap vermiştim” dediği, Nermin’in “Banamı gönderdiniz” “Ben baktım bu gün gelmemiş ne zaman gönderdiniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Dün göndermiştim” “Bir bakın” dediği, Nermin’in “Bende gözükmüyor gönderdiğiniz bide efendim Ulusal eğitim derneği” “Onlarda hangi tarihi ister” “10 mayıs olarak bildireyim ben o zaman ben tekrar” “Konuyu siz seçecekmisiniz efendim” dediği, Mehmet Şener  Eruygur’un “Peki” dediği, Nermin’in “Evet siz seveceksiniz istediğiniz bir konuda verebileceksiniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu peki” dediği, Nermin’in “Ayrıca Kabataşlılar derneği de sizden hala” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Biliyorum çok fazlada her yere gitmek istemiyorum” dediği, Nermin’in “Evet anladım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “sordukları sorunun bir anlamıda yok zaten” “Neyse ulusalçılık bir tehlikemidir değilmidir bilmem şeyler” “Yani ona cevap verip polemik konusu yapmaya gerek yok bakmış bildirmiş değin şey yapın gitsin” “Bir bakın ben size gönderdim aslında” dediği, Nermin’in “Peki efendim ben bir bakayım o zaman” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben size gönderdim olmasa bir daha gönderirim yarın” dediği,

Tape No: 6075, 07.04.2008 tarihinde saat:11.56 da M.Y. ile yaptığı görüşmede özetle; Mustafa Y.’ın “Paşam emriniz olur efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “sayın Rektörüm nasılsınız” “geçen hafta bazı şeyler yazdılar bu Vakit” dediği, Mustafa Y.’ın “Şey Kamu İhale Kurumu Zaman gazetesine bir servis yaptı Zaman gazetesi de olayı güzel çarpıttı” “Bizde tekzib ettik” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Biliyorum biliyorum da olanı” dediği, Mustafa Y.’ın “Birşey yok yani ne YÖK nezdinde birşey var” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tahmin ettim de bir çarpıtma olduğunu hatta şeyle falan da konuştuk İlker len de beraberdim şimdi bu günlerde ona başladılar ya” dediği, Mustafa Y.’ın “... de saldırıyorlar tabi ama çok çabuk söndüler çünkü hem taraftar bulamadılar hem de YÖK dahil herkes şiddetli tepki gösterdi” “Evet ben YÖK e talepte bulundum gelin soruşturun burayı diye onlar da reddettiler böyle bir soruşturma olmaz dediler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben günü gününe aramadım zaten bize taaruz ediyorlar bir de ondan sonra o hanımın olayı nedeniyle ... ısrarla arıyor filan diye düşünürsün diye” dediği, Mustafa Y.’ın “Hayır hayır canım o işin üstündeyiz de o işten bir şey çıkartamayacağız gibi duruyor ama ben ısrarcıyım” “Onu hiç merak etmeyin hayır hayır şeyden dolayı tabi bu saldırılarda birazcık seçim yaklaşıyor ya Merih in de seçim alacağı artık %99 belli oldu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle mi ha iyi” dediği, Mustafa Y.’ın “Yani %60 ın üzerinde bir oy alacağı belli oldu artık” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Peki o alacakta ondan sonra yukarda ne olacak” dediği, Mustafa Y.’ın “Hiç problem olmaz” “Artık kolları kanatları kırıldı hiçbirşey olmaz” “Bu olaylardan dolayı artık hiçbirşey olmaz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne yapıyorsunuz başka neler nasıl gidiyor işler” dediği, Mustafa Y.’ın “iyiyiz paşam işte devamlı açılışlarımız var işte bütün emek sonuna geldi binalar bitti onları açıyoruz akreditasyon çalışmaları var” “ayın 2 si şeyde görüşeceğiz cumartesi günü pazar bir daha görüşecekmişiz pazar toplantı yapacakmışız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Pazar toplantı yapacağız da şöyle şimdi benim artık öyle canımı sıkıyorlar ki mustafa hoca yani bu olacak gibi bu Nur başta olmak üzere” dediği, Mustafa Y.’ın “Kim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Nur Serter başta olmak üzere bir sürü insan yani bu benim ...sıyırdılar herşeyden ya bunlarla biz nereye gideriz nasıl yaparız biz bu insanlarla ya” dediği, Mustafa Y.’ın “Valla bilemiyorum ki paşam yani oturalım konuşalım pazar da konuşalım cumartesi de konuşalım yani ne gerekirse onu yapalım” dediği ve görüşmenin devamında Mustafa Y.’ın “İçerden var farkındayım o içerden olan taaruzun” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İçerden taaruz var” dediği, Mustafa Y.’ın “Yapılanları görmemezlikten geliyorlar falan filan farkındayım bir sürü şeyin” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi tabi farkındasınız nasıl oralar nasıl” dediği, Mustafa Y.’ın “İyi burda bir sorunumuz yok bu bölgede hiçbir sorunumuz yok paşam” “Bu bölgede yani bütün şubelerimizle blok haldeyiz en ufak bir şeyimiz yok sıkıntımız yok” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet anladım yani bir daha konuşuruz tabi bu ayrıntılı” dediği ve görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Mehmet Şener Eruygur’un “Neyse bizim Kılıç ta başkanlıktan şey yapmış herhalde adaylığını koymamış” “Kooperatif te koymamış herhalde bizlerede kızdı gitmedik filan diye” “Evet en sonunda ben de öyle yapacağım herhalde öyle anlaşılıyor” dediği, Mustafa Y.’ın “Kim aday olmuş” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bilmiyorum bir tane bir emekli kurmay albay herhalde olmuş” dediği, Mustafa Y.’ın “İyi o şey mi o devamlı muhalif olan adam mı” dediği,

Tape No: 6076, 08.04.2008 tarihinde saat:10.56 da Hurşit Tolon ile yaptığı görüşmede özetle; Hurşit Tolon’un “Komutanım saygılar sunuyorum Hurşit Tolon efendim” “Komutanım sağolun önce siz nasılsınız bu şerefsiz neyse bilmem nelerle nasılsınız siz” “Ben size tahmin ediyorum canınızı son derece sıkıyor ama bir şey yani ne yapalım” “Birkaç tane yol var”  “Yani birinci yol şu gerçi ona da bir imkan var... yani birinci yol bana rahmetli Uğur Mumcu şöyle birşey söylemişti siz şeyi hatırlayacaksınız 1992 yılında bunlar genel kurmayın gizli hesabı filan diye birşey yayınladılar filan hatırlıyor musunuz o olayı” “…., Hurşit Tolon’un “Ben demiyorum ki diyor şimdi herif o da var şimdi tam bu sırada bu Murat Çelik var tanır mısınız Murat Çelik i”  “Ben çok iyi tanıyorum şimdi Uğur Dündar la çalışıyor” “Bunları tanımam da hep genel sekreterliğimden” “Bu sağlam bir insan sağlam” “Şimdi de bunlar şey Star Tv de yani Doğan ın TV sindeler bunlar”  “Murat Çelik” “Eğer diyor komutanım kabul buyurursa canlı yayında dedim ki bakın aynen söylüyorum vallahi ben komutanımızın şimdi çıkıpta canlı yayında o öyledir bu böyledir şu şöyle demiştir bu ben %99,9 evet demeyeceğini düşünüyorum dedim bak aynen söylüyorum” “Ama adam dedi ki doğru katılıyorum size dedi fakat şunu belki der dedi ben atlar giderim istanbul da diliyorsa aynen böyle arzu ediyorsa kendisi ile bir ropörtaj yaparım o konuyu burada işlerim dedi vallahi zaten bugün yarın arayacam kendisini” “sorarım dedim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un  “Şeyin amacı belli Hurşit Paşam yani bunlar işte silahlı kuvvetlere yönelik bir opererasyon” dediği, Hurşit Tolon’un “O kesin işte o kesin ben de öyle diyorum dün mesela burda Patalya otelde bunlar mutlaka duyar açtım ağzımı yumdum gözümü lan dedim tamam yeni bir isim takarsınız şimdi dedim buna da Estergon dersiniz dedim” “Yani sizin ne diyeceğiniz belli değil ki şimdi bugün ben sizi biraz da onun için aradım bugün lütfen okumadıysanız” “Canınızı sıkmak istemiyorum ama bu şeyde Radikal de bir yazı var gördünüz mü onu siz” “getiriyor getiriyor getiriyor lafları Berkan mıdır nedir o var orda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet evet ne söylüyor” dediği, Hurşit Tolon’un “Getiriyor lafları bu diyor Cumhuriyet Mitingleri ile bu olay diyor başlayan işte yıllar önce başlayan onların kendi kendine Ergenekon diye taktıkları bir şey var ya bir Ergenegon tutturdular bilen yok” “Ergenekon diye söylediğiniz bilen yok yani kimsede bilmiyor nedir her neyse bunu devam ettiriyor bakın bunu devam ettiriyor ve arkasından diyor ki bu diyor cumhuriyet mitingleri ile devam ettirildi” “Bu cumhuriyet mitinglerin de yapıcısı sizi söylüyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “beni söylüyor” dediği, Hurşit Tolon’un “Bir dakika şimdi ben onu alayım önüme getireyim, ...bakın ne diyor adam dolayısıyla bu böyle kimsenin günahı yok alın bakın şimdi hemen onu söylüyorum size kim o şey İsmet Berkan”  “Bak ne diyor bakın bakın AKP ... psikolojik savaşın böyle planlandığını önce danıştay saldırısının yaşandığını ve geniş katılımlı cenaze töreni son yılların en büyük laiklik yani hükümet karşıtı gösterisi olduğunu daha sonrada cumhuriyet mitinglerinin geldiğini mitinglerin başında ise bütün bu planlamayı yapan bak bak şimdi bak işte ben biliyorum bak”  “Bütün bu ulan yalan bu be bütün bu planlamayı yapan eski komutan sizin adınızı veriyor olduğunu belirtmiştir diyor hadi bakalım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kim belirtmiş onu” dediği, Hurşit Tolon’un “İşte o diyor” “Yani o gazetenin lafını özetlemiş ya buraya aslında gazetenin şeyinide bulurum burda önümde benim o” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne gaztesi o Tarafı mı şey yapmış” dediği, Hurşit Tolon’un “Şey o yok Radikal o” “Hayır bendeki özet,…dolayısıyla bu çocukla isterseniz bu Murat” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ya bu Cumhuriyet Mitinglerini ben ne menem adamım ki böyle Türkiye yi alıyorum milleti oraya koyuyorum” dediği, Hurşit Tolon’un “Bak birşey söyleyecem ne dediniz başta ...larla işte 3-5 öbürü ne demişti konuşan paşaların önümde duruyor” “Gördünüz mü 31 mart ta yazmış gördünüz mü onu siz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “o şey Vakit te vardı” dediği, Hurşit Tolon’un “He Vakit te işte o bak işte nereye gitti bu ha burda Ergenekon un Yakın Tarihi başlıklı şimdi son paragrafı okuyayım” “Ergenekon un Yakın Tarihi4, 4.şey 4.gün evet şimdi burda yazmış ne diyor pazar günü çıkan yazıda da anlatmaya çalıştığım dönemin 2 kuvvet komutanı birleşmiş milletler genel sekreteri Koffi Annan ile görüşmek için New York a gider KKTC bilmem ne Hilmi Özkök ü aşamamış bir anlamda yenilgiye uğramışlardır filan Kızıl Elma koalisyon ardı filan bu saçmalıkla 2004 ocak ayında darbe yapmayı çok istemiş bazı yüksek rütbeli cuntacı emekli subayların bulunduğu sivil toplum örgütleri bu komutanın emekli olmazdan önce devlet imkanlarını kullanarak hazırladığı plan ve strateji sayesinde katarak gibi ortaya çıktı kim bunlar ne zaman çıkıyor ortaya” “Hepsinin de başında 2004 ocak ayında darbe yapmayı çok istemiş bazı yüksek rütbeli cuntacı emekli subayların bulunduğu sivil toplum örgütleri bu komutanın emekli olmazdan önce devletin imkanlarını kullanarak hazırladığı plan ve... başta amaçlanan Kızıl Elma Koalisyonunu genişletmek bütün Anti AKP filan filan CHP lideri Baykal ı karşılamaya ve tam tersi CHPliler Devlet Bahçeli yi karşılayıp uğurlamaya vesair atlıyorum bakıyorum 2004 ağustosunda emekli olan o komutanın karargahında hazırlanan plan bazı aksaklıklar da olsa yürüyordu plan kabaca şuydu 2004 ocak ayında satılmış ve vatan haini medya işbirliği yapmadığı için 28 şubat vari bir post modern darbe yapılamamış AKP hükümeti devrilememiş ama bu kez medya dışardan kuşatılacak kompleksle kapılıp AKP karşıtı havaya girmesi sağlanacak bu arada geniş kitle desteği sağlanacak eylemler yapılacak önce medya ardından hükümet üzerinde baskı kuruluyor psikolojik savaş böyle planlanmış önce Danıştay saldırısı yaşandı bakın şimdi Alpaslan Aslan adlı bir saldırgan danıştay binasında ölüm saçtı sonrada yakalandı saldırgan türbanı yasaklayan kararları nedeniyle eline silah almıştı ya bu adam ben dinciyim diyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ayrı artı o adam bi de beni öldüreceğini söylemişti” dediği, Hurşit Tolon’un “Gerçi saldırgan son zamanlarda daha çok Ulusalcı çevrelerle vakit çevirmiş bak bak gerçi bak bak” “Gerçi saldırgan son zamanlarda daha çok Ulusalcı çevrelerle vakit çevirmiş biriydi ha ben bunu da şimdi avukatlar inceliyor adamın biri çıktı ulusalcılar dincilerden daha tehlikelidir dedi öbürü de çıktı ulusalcılar teröristtir dedi biliyorsunuz değil mi” “Şimdi biriydi ama olsun geniş kitleler inanmak istediği şeye inandı sanki aldatıldı bakın geniş kitleler inanmak istediği şeye inandı geniş katılımlı cenaze töreni son yılların en büyük laiklik yani hükümet karşıtı gösterisi oldu oldu ama bundan daha büyüğü yoldaydı cumhuriyet mitingleri geliyordu mitinglerin başında ise bütün bu planlamayı yapan eski komutan sizin adınız var vardı” “Şimdi ne olacak yani sen hep bizim anamıza mı sövecen arkadaş” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet peki o adamlan bu görüşülebilir tabi olmazsa işte bir Ankara’ya gideceğim zaten” dediği, Hurşit Tolon’un “Yani bakın ister burda ister adamı çağırın fakat bana sorsanız ben canlı yayın demem” “Adama hatta siz Uğur Dündar la bile konuşabilirsiniz orda” dediği, “Adama bir dakika kardeşim bu suçcuz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne menem bir şeydir” dediği, Hurşit Tolon’un “hayır suçsuz bir insanı karalama kardeşim bu ya bu ne ya gazetecinin aklına geldi diye anamıza mı sövsün yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet evet şimdi bunların şöyle bir amacı olabilir bu faaliyeti önlemeye yönelik nedir o faaliyet işte önümüzdeki o mitingleri şey yapmaya yönelik kalabalığı azaltmaya yönelik” dediği, Hurşit Tolon’un “Efendim mitingi halk yapıyor mitingi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Mitingi de çoğunluğu ADD li olabilir ama millet kendisi geldi” dediği, Hurşit Tolon’un “şimdi bu 12 nisan ı kim yapıyor halk yapıyor” “halk toplanıyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onun için de ben özellikle toplantılara bile siz başlangıçta şey yaptınız bu konuda biraz karşı durdunuz ama onun için şey toplantılarında kendim şahsen bulunmak istemedim adamlara bakın ya” “Şimdi bakın halk istiyor halk ne yapsın kendisinin sivil toplum kuruluşları aracılığı ile bunu düzenleyebiliyor yani halk münferit bunu halk yapıyor ve bir maksadı yok ulusal egemenlik buluşması diyor bunun ne iktidarla ilişiği var ne muktedir ile ilişiği hiçkimse ilişiği yok bunun” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Doğru doğru zaten bu açıklandı” “Şimdi Hurşitcim olay şu bunlara bu adama cevap vermeyi bile ben aslında zul azlediyorum çünkü kafayı yemiş bir adam ancak dediğin gibi bir başka birisi ile konuşup buna karşılık bir kaç kişiyi öne sürmek lazım yani doğruyu anlatıp” dediği, Hurşit Tolon’un “Efendim ben böyle birşey düşünürseniz diye zaten bana bunu Murat Çelik söyledi böyle bir şey düşünürseniz diye hem zaten arayacaktım bu şu 12 si geliyor” “Aa ben Murat Çelik i tanırım ve erkek bir adam tanırım” “bana dedi ki biz bu 12 nisan işte şeylerini yapıyor bu açıklamalarını yapıyor dedi ki çok uğraşmamıza rağmen bir türlü biz işte size ulaşmıyoruz sizde ulaşacağım valla bende yok dedim numarası” “Yani bende numarası yok bir defa ankarada değil istanbulda oturuyor dedim” “bugün yarın bu 12 nisan için zaten herhalde bir şekilde bir görüşmemiz olur o zaman sorarım ama bugün bunu okuyunca farz oldu eğer böyle birşey düşünürseniz ben söyleyim sizin adınıza vallahi dedim ben %99,9 canlı yayın filan olmaz gelmez yani ama neden çünkü birebir konuşursa düzeltme şansı var” “Yani ropörtaj olursa bak kardeşim oku bakayım ne diyeceksin ne dedim filan siz böyle birşeye düşünürseniz” “..Mehmet Şener Eruygur’un “ “Şİmdi bakın bütün bunun aslında çok teşekkür aradığın için bunun aslında yasal şeyi bu doğrudan doğruya bu cumhuriyet mitinglerini birileri tarafından planlanmış bir miting olarak yani kötü niyetlerin planladığı bir miting şimdi demokratık bir açılım bu insanlar insanlar düşüncelerini katılımcı bir demokrasiye mantığı içerisinde açıklıyorlar bunları söyleyenlerin konuşanların hepsi sivil burada konuşanların ne menem bir düştur ki ben diyorum ki çıkın gelin falanca yerde birleşin ya bu ne biçim iş bu böyle ya bende keşke öyle bir düş olsa değil mi”  “Keşke öyle bir duş olsa hemen bir parti kurarım” “şimdi ayrıca o Hrant Dink cinayetini bile nerdeyse bir”   “Şimdi adam bir taraftan şunu da ima etmeye çalışıyor bu cinayeti bile bunlar yapmışlardır demeye getiriyor bakın bu ne biçim adam bu adam ya” dediği, Hurşit Tolon’un “yalnız böyle değil ki şimdi bu bir ekip bu bir ekip halinde” “Şimdi aklınıza gelen herşey eski görev yapan insanların üstüne atılı oluyor yani ben onun için size” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onun birinci ikinci dokunuşu ta şeyden başlıyor Kıvrıkoğlu paşadan başlıyor” “Bir ekipiz diyor” dediği, Hurşit Tolon’un “Şimdi başka şimdi Fevzi yi yazmışlar 1 numara fevzi filan diyor şimdi bak” “2 gün önce o da şeyde Vakit te” “Bir numara o diyor işte burda diyor burda yazıyor önümde duruyor Vakit diyor hemde 3 gün önce diyor işte Vakit ya 1 numara resmini filanda basmış” “Silahlı kuvvetlere çamur atmak için tabi şimdi üniforma giyene atmıyor” “Bakın emeklisine atıyor ki unutma sen de emekli olacan kirletirim seni diyor bak kirletirim seni diyor işte o kadar şimdi ben Murat’a söylerim gelecekler zaten siz hafta sonu burdasınız değil mi” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR ‘un “Evet inşallah” dediği, Hurşit Tolon’un “Tamam hayırlısı çalışmalar bitti hemen hemen sonuna geldik” “Sonuna geldik ama size birşey söyleyim mi” “Katılım siz buraya bir gelin de bir başbaşa konuşalım sizin burayı bir çeki düzen vermeniz lazım bak bana inanın”  “Yani hakkaten ben şimdi Uludağ a gittim mesela orda ki rektör falan bütün ordaki ekibiniz de ordaydı üniversitede” “Sizin ordaki... Şube Müdürünüz doktor falan şimdi herkes sizi bir tarafa koyuyor filan bir tarafa koyuyor birilerini mesela o hatun ayrılmıyor sizden ona şiddetle kızıyor herkes” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Biliyorum biliyorum” dediği, Hurşit Tolon’un “Hani bir faydası yok geldi basamak yaptı gitti bende ona sırt verdim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onun işi bitti artık zaten” dediği, Hurşit Tolon’un “Hayır bende ona sırt verdim biliyorsunuz” “... götürdüm bilmem ne yaptım ortalığı ayağa ka çıkacak mı ee şimdi bıraktı gitmiş yani oldu mu yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet evet birde muhalefet yapıyor aklıyla” “tabi şeyiyle partisi nedeniyle partiside” dediği,

Tape No: 6077, 08.04.2008 tarihinde saat:17.53 te Nermin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “odanızı temizlerken” “Temizledim bazı şeyler buldum efendim gönderilmemiş mektuplar buldum Üniversite rektörlerine” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Atın onları yırtın” dediği, Nermin’in “Atayım mı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He o şeyle ilgili eski” dediği, Nermin’in “Eski çok eski sizin imzanız var imzalamışsınız ayrıyeten özel kağıdınızıda koymuşsunuz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “biliyorum vazgeçtik ondan sonra gönderelim dedik vazgeçtik” dediği, Nermin’in “Tamam onları atıyorum efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yırtın onları atın” dediği, Nermin’in “Evet yırtıyorum onları hı yırtıp atıyorum kitapları şöyle bir gözden geçirdim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kütüphaneye koydunuz” dediği, Nermin’in “bir kısmını kütüphaneye koydum bir kısmıda yine sizin bakın ona göre” “özel gelmiş” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onlara bakarım” dediği, Nermin’in “masanız tertemiz oldu artı özel evraklarınız var onları yine size bıraktım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yırtın atın onlarıda boşverin” dediği, Nermin’in “Bide efendim seçim sonuçları var geçen senenin böyle küçük bir zarfta” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onları muhafaza etmek lazım elimizde ..” dediği, Nermin’in “Onları muhafaza ettim zaten sordum bazı şeyleri Ali hocama soraarak yaptım onun dışında diğerlerini temizledim birde bir kaç özel mektupunuz vardı Erzurumdan gelmiş onları sakladım belki ilerde” Erzurum dan gelmiş böyle birtanesi işte yardım istiyor filan” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “boşverin atın gitsin ne olacak” dediği, Nermin’in “Peki efendim görüşmek üzere efendim Nilgün hanım aradı Ata vakfından” “Sizin yemeğiniz 11 mayısa alınmış” dediği,

Tape No: 6078, 09.04.2008 tarihinde saat:11.46 da Bedri B. ile yaptığı görüşmede özetle; Bedri B.’ın “Bildiğiniz gibi ilerliyoruz diyorsunuz miting hazırlıkları nasıl gidiyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “işte tabi onun bi tertip komitesi var biliyorsunuz  onlar yürütüyorlar zaman zaman bilgi alıyorum arkadaşlardan” “Olduğunu söylüyorlar bilmiyorum siz  hergün zaten yazıyorsunuz çiziyorsunuz” “şimdi oradaki bu konuşmacıların listesini daha önceden aldıkları için şekil olarak  değiştirmek pek mümkün değil ama orada spontane bi takım şeyler olabilir ona görede bi  hazırlıklı olmak ta fayda var diye düşünüyorum efendim” dediği, “Karar verildi acaba bi değişiklik yapılabilir mi diye bi... yaptık ama efendim belirledik bi grup şöle istiyor öbür grup böle istiyor efendim... kendilerinede tebliğ edildi değiştiremeyiz şeklinde bi görüş... diğerlerine ne zaketen.....” dediği, Bedri B.’ın “Peki bu isimler kim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi bi tanesi bu şey bu Bahçeşehirdeki neydi Anayasacı olan” dediği, Bedri B.’ın “Süheyl Batum mu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un  “Ondan sonra bi tanesi kadın kuruluşalrı başkanı bi bayan” “Ondan sonra bi tanesi bu şeyde Vatanda yazan iktisatçı Yiğit var” dediği,

Tape No: 6079, 09.04.2008 tarihinde saat:12.00 da Ali E. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “İyiyim işt uğraşıyoruz boyuna  taruuz ediyolar bizde ...” “bu Radikal i takip etmiyormusun” dediği, Ali E.’ın “Gazteye bakmıyorum” “Napıyım ya okudukça adamın canı sıkılıyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “6 gündür 7 gündür adam bindiriyor” “İsmet BERKANT diye bir herif” dediği, Ali E.’ın “Evet manyağın teki evet daha hepsi daha dur onların hepsi emirle yapıyorlar gibi geliyor bana” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Best Fm diye radyo yayını var” “İstanbuldan yayın yapıyor şimdi  demiş ki bu” dediği, Ali E.’ın “Atatürkçü Derneğine insanlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Nasıl üye oluyorlar ondan sonra” “Bunun başında ki adamın işte her gün  hakkında olumsuz şeyler söleniyor buna rağmen nasıl üye oluyor diye” “onunla da bi irtibat kurmak lazım bu ne diye  ifade ediyor kim” dediği, Ali E.’ın “Hemen hemen ben bir açıyım bu konuşayım bu manyak herifle kimse ne neyi amaçlıyor ne zırvalar  söliyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet kimden talimat alıyor bunlar talimat  alıyorlar öle anlaşılıyor” dediği, Ali E.’ın “evet şeyde planda yani yavaş yavaş ilerletiyorlar planı da” “Adım adım götürüyorlar işte böle” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “nasıl katılım durumu  biraz zayıf gibi  herhalde” dediği, Ali E.’ın “Valla tabi 14 Nisanın şeyi yok Hilmi  hocayla konuştum Malatya dan 14 Nisanda 60 otobüs çıkarmıştık şimdi  o kadar  çıkarmamız tabiki söz konusu olamaz filan diyor” “Aynı durum Bursa için geçerli rektörlerle konuştum da” “Karadeniz biraz sakin duruyor filan yani işte bakalım birazda tabi bu bizim diğer beraber olduğumuz insanların herkesin ayrı bi  tarafa çekince böle ortada kalıyor gene yine ADD nin sırtında olursa  bi şey olucak” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi ADD nin sırtında bindirecekler gene” dediği, Ali E.’ın “Gene aynı şey gene aynı şey  her zaman olduğu gibi iyi bi şey olursa kendilerine çekecekler  kötü bir şey olursa işte bizim sırtımıza yükleyecekler” “Beceremediniz falan diyecekler ne yapıyım” “Onu ben onu söylemeye çalışıyorum yani senin de  tabi adını vermeden  düşüncelerini orda ifade etmeye çalışıyorum millete yani öle fazla  itici kakıcı olmasınlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Aman canım adam şimdi  hepsi diyo yazmış işte bugün Berkant çıkmışlar diyo AKP vatan haini demeye getirdiler diyo” dediği, Ali E.’ın “Ben  işte ben diyorum ki AKP lafını hiç kullanmıyalım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “AKP ben filan AKP ile bi alakası yok ki” “Yapanlar işte oradan istifade  eden ... herifler” dediği, Ali E.’ın “Şeyide  zaten söledim toplantıda söledim Tamer Tamer pek şey etmiyor yani oralarda  çok sessiz duruyor gibi geliyor bana şey etmiyor  müdahil olmuyor fazla şeye yani öbür taraf Ulusal Uyanış böle şeyi almış” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hakim egemen” dediği, Ali E.’ın “Kontrolü hakim gibi geliyor bana ben de onu söledim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İşte Hurşit dün aradı bu Bertkantın yazısını o da okumuş .....” dediği, Ali E.’ın “takip ediyor” dediği ve görüşmenin sonunda Ali E.’ın “Notumu aldım hemen derneğe gittiğimde onu hallederim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet o şey Best Fm le konuşmak lazım o ne demektir” “Elinde belgesi” dediği, Ali E.’ın “Best Fm kimin grubunda oda mı bu şeyin Hürriyet grubunun mudur hangi grubundur o Best Fm” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bilmiyorum hangi  grubun alduğunu” dediği, Ali E.’ın “Kürtçü bir gruptur ya Mazlumder falandır belkide  neyse ben bi konuşayım sonucu sana bildiririm” dediği,

Tape No: 6080, 09.04.2008 tarihinde saat:14.23 te Saygı Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Saygı Ö.’ün “sizinle malum basında  çok uğraşıldığını sizde  biliyorsunuz gazetelerde” “Çok şey çıkıyorda komutanm şimdi bugün gördüm az önce bi gazetede gördüm yine işte Mazlumder siznle ilgili olarak yine şikayette bulunuyorlar falan komutanım niye  nedir siz bunu neye bağlıyorsunuz hani nedir bu işler komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bu derneğe yönelik bir olay Atatürkçü Düşünce Derneğine yönelik bir olay” “Atatürkçü Düşünce Derneğine yönelik diye değerlendiriyorum yani bu konuları ben o kadar da önemsemiyorum bunlar bildik üniteler ya” dediği, Saygı Ö.’ün “Amam komutanım şimde şey olunca sanki böle bi şey yapmışınızda böle” “öle bi gösteriyrolar ki sizi  kamuoyunda” “öcü gösteriyorlar komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne bileyim ben siz bana  söleyeceksiniz Saygı bey siz söliyeceksiniz evet nedir bu” “malesef böle ama ben  şey yapmıyorum önemsemiyorum önemsemiyorum çünkü bi hayali şeylerle uğraşıyorlar” “Kamuoyunu şeye yönlendirmeye yönelik bi olaydır” dediği, Saygı Ö.’ün “Ne tarafa yönlendirmeye çalışıyorlar komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi Saygı beycim” “Sizi eskiden de tanıyorum biliyorsunuz bu habercilik konusunu şey  yapmayalım görüşmeyelim” “Ben size bi dost olarak cevap verdim” “Hiç kimseye cevap vermiyorum” dediği,

Tape No: 6081, 09.04.2008 tarihinde saat:14.26 da Saygı Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Saygı Ö.’ün “Saygılar sunuyorum komutanım her türlü emrinizi beklerim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “belki sizi kırdım ama” “Çok ..... verici bir olay hani siz görüyorsunuz zaten ....” dediği, Saygı Ö.’ün “Hayır komutanım bi şey söliyecem asla ben kırma  falan bi şey demiyorum bende şu anlamda şey yaptım sizle ilgili böle şeyler yazdı belki hani sıkılıp böle konulara cevap vermeye arzu ederseniz  belki cevap vermek isterseniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “yani onlara cevap verirsem onlarla şey yapmış olurum artık.....” dediği, Saygı Ö.’ün “Komutanım onun takdir tabiki sizin” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Korkunç yanlış bir şey olur dimi Saygı bey sizin bana  sölemeniz lazım komutanım bu adamlarla  pek şey yapmayın demeniz lazım dimi” dediği, Saygı Ö.’ün “İşte komutanım böle mahkeme savcılık bilmem ne adamlar her türlü” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne olabilir ki yani ne  olabilir ki ne var ortada ki” dediği,

Tape No: 6082, 09.04.2008 tarihinde saat:16.35 te Oya…? (ÇAĞDAŞ EĞİTİM VAKFI - KOCATEPE MAH FERİDİYE CD NO:53 / - BEYOĞLU) ile yaptığı görüşmede özetle;  Oya’nın “Merhabalar Oya ben vakıftan” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oya hanım merhabalar” dediği, Oya’nın “Merhabalar Gülseven hanımla Yaşar bey onlar yurt dışındalarda sizi aramışlar ulaşamamışlar benim aramamı istediler bu son gelişmelerle ilgili merak ettiklerini sölediler her hangi bir şey yani var mı diye bi merak ediyorlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne zaman geliyorlar” dediği, Oya’nın “Sanıyorum biraz bi müddet daha ordalar yani ünümüzde ki hafta olabilir mi bilemiyorum ama bi şey sölemedi kesin” dediği,

Tape No: 6083, 10.04.2008 tarihinde saat:11.42 de Ercan…? (05324436373) ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “nasıl hazırlıklarınız  ne alemde” dediği, Ercan’ın “Gayet güzel gidiyor ben son günlerde tam katılamadım genede  katıldım arkadaşlar fevkalade güzel hazırladılar” “Kamuoyunda da büyük bir” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi bu arada şeye dikkat etmek lazım bu provakasyonlar olabilir” “Çünkü her şeyi her şeyi getirip  getirip bi şeylere bağlamaya çalışıyorlar” “Yani gayet demoktratik olan bir hakkın kullanımını” “İstismara yönelik provakayona” “Çok dikkatli olması lazım” “Arkadaşların bilinçli olması lazım” “Onlarla her halde sen konuşursun sölersin zaten” dediği, Ercan’ın “Olabildiği kadar özen gösteriyorum daha da dikkat edeceğiz” dediği ve görüşmenin devamında Ercan’ın “benide  ufak bir konuşmacı olarak yazmışlardı da ama sonra herhalde liste çoğalınca hemen herkes kendine yakın gördüğünü çıkartıyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bi türlü anlayamadım noldu ondan sonra döndü başkanlar konuşmayacaktı efendim işte ...konuştu” “Yani tatsız bi takım şeyler oldu ama artık ona mutabakat adına ses çıkarmıyoruz” dediği, Ercan’ın “sonu iyi olsun program güzel olsun” dediği,

Tape No: 6084, 10.04.2008 tarihinde saat:16.00 da Ahu…? ile yaptığı görüşmede özetle; Ahu’nun “Siz etkinlik” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Siz ayın 11 i için mi yapıyodunuz o davete” dediği, Ahu’nun “11 için davetiyelerimizi sizin” “Sizin görevlendirmenize göre İzzet beye teslim ettim ben” “130 tane ismi biz arkadaşlar armızda taksim ettik yönetim kurulu 120 adedini de” “İzzet beye bıraktım” “O konuda dernek olarak” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sölerim bende” dediği, Ahu’nun “Tabi siz gerekeni bi de başkanım uygun görürseniz Çankaya Belediye Başkanımızla siz bi ön görüşme yaparsanız onlara da davetiye götürsek mi derim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Olabilir ben yaparım görüşmeyi geldiğim zaman görüşürüz oldu” dediği, Ahu’nun “sizin uyarınız üzerine olmazsa 120 den bi 30 -40 tane Çankaya belediyesine götürürüz arkadaşlara kolaylık olur davetiye dağıtımında” “İkinci bir konu vardı bunu karşılık mı görüşseydik bu etkinlikde bi ödül verelim diye düşündük” “Günümüzün Türkiyersinde yaptıkları çalışmalardan ötürü biz Cumhuriyet gazetesine Cumhuriyet Gaztesi adına sayın Balbaya bu ödülü verelim diye düşündük bu benim düşüncemdi bi de bi çok büyük bir bağışçımız var ama bazı arkadaşlarımız her ay muntazam 250 bin lira kadar vakfa şey yatırıyo öğrenci bursu olarak yatırıyo ama tabi o baya bizi büyük bir katkı sağlıyor giderleri karşılamada” “3-4 yıldır yapıyo bu bağışı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kendiniz bilirsiniz benim için hiç bir sorun yok” dediği, Ahu’nun “Bi arkadaşın önerisi de Kanal Türke de verilmesiydi duyuru yapılması açısından Sehar hanım bizi uyardı bu konuda genel başkanımızın da görüşünü de alalım dedi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hepsi olabilir ben geldiğimde bi düşüneyim bu 3 öneriniz üzerinde yarın şey yaparız oldu” dediği, Ahu’nun “bunu sonuçlandırmadan sizin görüşünüz doğrultusunda çalışmaya başlamak faydalı olur” “Bi şey daha vardı başkanım bu mitinge Kadıköy şubesi gelicek mi acaba” “Onların zamanı müsait ise bu vakıfla bi arada bi 1 saat görüşseydik onların projesinide ilk ağızdan dinleseydik kaynaşma açısından faydalı olmazmıydı diye aklıma geldi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Biliyoum ben onu o çalışmaları yapıyorlar burdaki Kadıköy belediyesi ile yapıyorlar onlar yani ona şeyden telefonlada görüşe biliriz yüzyüze orda fırsat olursa tabi görüşülür ama yapılan şey şu Belediye belli yerlerde kontenjan vericek o kontenjandan yararlanacaklar” dediği ve görüşmenin sonunda Ahu’nun “Peki efendim saygılar mitingde görüşürüz muhakkak ama hangi tempoda olur bilmiyorum çok başarılı olmasını diliyorum başka istediğiniz bir şey var mıydı” dediği,

Tape No: 6085, 10.04.2008 tarihinde saat:18.07 de Hakan D. ile yaptığı görüşmede özetle; Hakan D.’nun “akşam Alibeyköyde toplantı oldu bilginiz oldumu bilmiyorum” “Alibeyköy Eyüp Gaziosmanpaşa şube başkanları ve üyeleri katıldılar” “Tuncay Özkan’ın davet edildiği” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet evet” dediği, Hakan D.’nun “Daha önce ifade etmiştim” “Bu çerçevede güzel oldu onun dışında işte  olay bitince arkadaşlarla bi 20 kişilik 5-10 dakikalık bir değerlendirme toplantısı yaptık 12 siyle ilgili olarak” “ordaki arkadaşlar  baya heyecanlı” “Mutlaka bi şeyler yapma gayreti içindeler .... Orandan daha iyi bir sonuç olacağını sanıyorum” “Bu Trakya ile de böle” “İkinci konuda Maltepe şube başkanı Dursun bey aradı beni” “Orda bi radyo konusu vardı hatırlıyormusunuz” “Bu konuda her halde size mi yada belki Ankaraya sordular onlarda bana yönlendirmişler” “Sizin tabi özel bi bilginiz” dediği ve görüşmenin devamında Hamza D.’nun “sizde arz ettim İstanbulda Lütfi Kırdar da bi şey yapalımda dedim yani şubeler olarak İstanbulun ortak bi hjareketi olsun” “sonra oğluma dedim ki bana böle bi şey yap bakalım genç olarak ne yapıcaksın o da Atatürkçü Düşünce Derneği Atatürkçülük Düşünce biçimi Dernekçilik yani sivil toplum ayağı üçgeninde” “Çok hoş bi biçim yarattı” dediği ve görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Hakan D.’nun “Eyüp şubesi dün Eyüp kaymakamına gitmişler” “Orda aslında benim talebimde vardı o Kaymakamı da görüp orda bi planlamam var onu karşılıklı olduğumuzda ifade ederim” dediği,

Tape No: 6086, 13.04.2008 tarihinde saat:11.29 da Mehmet…? ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet’in “Yani ben dün gerçekten mahçup oldun yani bizim hakimiyetimizin olması gerekirken işte orda insanlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İşte zaten olay bu olay bu bu millet birbirine düşürüyorlar ondan sonra bölecekler parçalıyacaklar olay bu” dediği, Mehmet’in “Gördünüz o konuşan kadın tarihi tarihi şey eser kaçakçısı çıktı yani bunları... biliyormuydunuz başkanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Nerden bilecem ya nerden bilecem” dediği, Mehmet’in “Yani bunlar işte bunlar gerçekten üzdü beni ama yani dün halk ordaki  ADD üyelerimiz işte neden Tuncay bek çıkmıyor çıkmıyor neden konuşturulmak istenmiyor ADD nin amacı ney bizim  derneğe yönelik bir saldırı vardı biliyormusunuz başkanım” “Ben onları orda çözmek istedim ama yani özür diliyorum ben sizi  asla ne kırmak isterim böle bişi olamaz yani ama siz orda bazı belki bazı şeyleri göremiyordunuz ben onları size arz  etmek istedim” dediği,

Tape No: 6087, 13.04.2008 tarihinde saat:11.44 te Dilek T. ile yaptığı görüşmede özetle; Dilek T.’ın “Sizinle konuşmak istiyordumda” “Hem platformla ilgili hem bu güç birliği ile iigili fikirlerinizi almak istiyordum artı bundan sonraki yapılacak çalışmalar ile ilgili bize yol gösterici önerileriniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam tamam ben bazı şeyler söyleyecem ee bir iki gün içerisinde söyleyecem olmaz mı” dediği,

Tape No: 6088, 14.04.2008 tarihinde saat:11.29 da Sadrettin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Yine o şeyde bu gine Vakit te bu ihaleyle ilgili bişeyler... yazmış heralde” “Bu nedir bu ya bizim bir sorunuz var mı o konuda” dediği, Sadrettin’in “Hiç bir sorun yok komutanım orda yazıyorlar ama hani birileri içerden zaten maşallah o kadar güzel çalışıyorlar ki içerdeki ekip içlerindeki” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi kurmay başkanını da aradım gerçi ama arar mı aramaz mı bilmiyorum” dediği, Sadrettin’in “Ben ben bi okuyım efendim hemen şey size dönerim o gazeteyi takip ediyoruz zaten” “Bizim bi açtığımızda var Fevzi paşa nın şeyine söyledikleri bir” “Burda burada hiç o yani yapılabilecek Türkiyede en sağlam iradelerden biri” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Skandal ihalede Eruygur imzası diye başlık atmışlarmış bilmiyorum okumadım ben ama” dediği, Sadrettin’in “ bakıyorum bakıp size döncem” dediği, 

Tape No: 6089, 14.04.2008 tarihinde saat:14.08 de Sadrettin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Sadrettin’in “He o da şeyde... Sokakta dolaşıyor bitmiş nasıl bişeyse bide o yazan çocukta bulurum bugün biraz sonra da kapsamını şey yaptım zaten şimdi o Kamil E. vardı bizim zamanımızda da vardı Hilmi abi ...” “Yok, onda değil Bugün deymiş aradım ben komutanlığı” “Ben bi bakayım onu daha evel 7 aylık hapisten kurtarmıştık o çocuğu” dediği,

Tape No: 6090, 14.04.2008 tarihinde saat:14.11 de Mustafa T. ile yaptığı görüşmede özetle; Mustafa T.’un “Komutanım ellerinden öpüyorum” “Mustafa  ben Eski Jandarma Havacılık Daire Başkanı Mustafa T.” “Komutanım bugünkü gene Bugün gazetesinde gene böyle bir ihaleyle ilgili bişeyler  çıkmış filanda ben onu söyliyecektim” “Komutanım bizim en ufak  bir şeyimiz yok herşey hukuka uygun bilmem ne hiç zerre kadar bi kuşkumuz olmayan şey o Kamil E. denen bir adam var irticacı gazetecilerler servis yapıyor işte bunuda yaptıran yüzde 99 bizim Haluk veya  İSMAİL S. dır yani  o zaman ki  şeyler yani bunlar bilgileri veren” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Peki şimdi o dosya da mosyada  birşeyimiz eksiğimiz yok değil mi bunlardan” dediği, Mustafa T.’un “hayır komutanım kesinlikle komutanım orda gene yanlış bilgi veriyorlar biz orda avans ödemedik yani  1 milyon dolar teminat aldık bizim  bir kuruş yani paramız yani Ruslara geçmiş değil” “Daha önce 4 helikopter gitti adam yani ihale giriyor biz en düşük fiyatı uygun fiyatı bulduk o  fiyata verdik yani  bunun  izin belgesiyle geldiler Rusya dan Milli savunmadan Savunma sanayinden kendi ülkelerin şeylerinden sanayi bakanlığından yazılarıyla beraber geldiler evrakları tam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yani avans falan veririm dedi yani” dediği, Mustafa T.’un “Evet ben bunu yapacam dedi geldi girdi ihaleye yani evraklarıyla” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “peki yani Mustafa yani eminsin” dediği, Mustafa T.’un “Komutanım buna sizde dava açacaksınız bizlerde dava açacaz bunlara yani kesinlikle şey yapıcaz” “Yani böyle bu şerefsizler  bizleri yani aradan geçmiş ben 2003 yılı 2002 yılının 4 aralığında biz yani  kararı vermişiz ki taa bilmem 27 aralıkta akreditif açtık yolladık  2002 de 2008 oldu 6 sene geçti” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ne zaman ihale açılmıştı” dediği, Mustafa T.’un “eylül ayında ihaleyi açtık 2002  de” “Komutanım şöyle  ee skandal  ihaleyi Eruygur imzalamış diyor çürümeye yüz tutan helikopterin ihale hangi gerekçelerle ... alındı skandal dönüşen Mİ17 helikopterin 2002 deki bakım ihalesini havacılık daire başkanı  kıdemli  Pilot albay Mustafa T. un yaptığı ve dönemin Jandarma genel komutanı Şener Eruygur un imzaladığıda ortaya çıktı 17 adet Mi17 helikopterin depo serisi bakımını kapsayan ve Rus Jsc Kazan firmasıyla 14 ekim 2002 de imzalanan sözleşmeye Jandarma Genel Komutanı adına dönemin ihale komisyonu başkanı olan havacılık daire başkanı  kıdemli kıdemli albay Mustafa T. un imza attığı belirlendi Eker onaylamamış diyor bi daha evelden 15-20 gün önce bide Osman Eker i karalayan  bi sivil sivil  resmiyle şey yapmıştı  Osman paşayı karalayan” “Şimdi bunda vazgeçiyor bizi şey yapıyor hedef alıyor Jandarma genel komutanlığı envanterinde bulunan Mi17 helikopterin bakım  ihalesinin teknik konu olması sebebiyle eski havacılık daire başkanı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Niye yokmuydu imzalanmamışmıydı” dediği, Mustafa T.’un “Niçin komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yani lojistik başkanı imzalamamışmıydı” dediği, Mustafa T.’un “Olmaz olur mu parafı var yani sözleşmede parafı varda ihale komisyonu başkanı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Peki sende var mı bir nushası” dediği, Mustafa T.’un “İhale komisyonu mu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hayır  o şeyin dosyanın bir nushası var mı sende” dediği, Mustafa T.’un “Dosya zaten jandarma genel komutanlığında  komutanım” “Jandarma genel komutanlığı envanterinde bulunan Mi 17 helikopterin bakım ihalesinin teknik konu olması sebebiyle Eski havacılık daire başkanı Mustafa T.un komisyon başkanı yapıldığı bildirildi söz konusu ...  Jandarma genel komutanlığı lojistik başkanı olan ve halan istanbul  bölge komutanlığı görevini yürüten Tuğgeneral Osman E. in ise iddia edildiğinin aksine onay makamında bulunmadığı anlaşıldı soruşturma açılacak mı diyor Joins de Company Kazan helikopter firması genel müdür Aleksander Telov ile birlikte bakım anlaşması dönemin jandarma genel komutanı orgeneral Şener Eruygur nihai imzayı attığı ortaya çıktı Jandarma genel komutanlığının  4 helikopteri Rusya da 13 ünün ise hangarda çürümeye yüz tutması nedeni olan  ihale sözleşmesi imzalayan ve dönemin komisyon başkanı olan emekli albay Mustafa Tunç hakkında geriye dönük soruşturma açılıp açılmayacağı  ise bilinmiyor olay 13,5 milyon dolarlık teklif ile ihaleyi kazanan ve daha sonra batan Rus Joins de Company Kazan firmasına ödenen 800 bin dolarlık  ki böyle bir para ödemedik  avansın çöpe gitmesine ve 5 yıl içersinde de 30,5 milyon dolarlık fark yaşanmasına neden oluştu diyor yani demek ki 30 milyon dolarlık bir ihaleyse biz bunu 13,5 milyon dolara yapmışsa görevinide yapmıştır zaten” “SSM  devrederiz diyor 17 adet Mİ17 helikopterini depo serisi bakım projesi 21 mayıs 2007 de ... sözleşmeden sonra Jandarma Genel Komutanlığında alınarak savunma sanayi müsteşarlığına devredildi projeye istinaden savunma sanayi müsteşarlığı 4 ü parçalalara ayrılmış halde JSC Kazan şirketinin alt yüklenici firmasından tesislerinde bulunan 17 helikopterin bakımın yaptırmak üzere harekete geçti TSM ... üreteceği Rus devlet şirketi V.. firmasından teklif aldı Rus devlet şirketi 17 helikopterin bakımı için 44 milyon teklif sundu astronomik teklif yüksek bulundu ve  bakım işi ertelendi diyor bugün gazetesi bunları da yazan bu Kamil E. o zamanlar karagaha sık sık gelip giden bir adam dı bu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “hatırlıyorum” “gazeteci anladım” dediği, Mustafa T.’un “Gazeteci işte yani bi şeyi olsun ama bunu kesinlik bizim ordan Osman E. paşayı  yıpratmaya çalışan biz zaten emekli olduk bizim bi şeyimiz yok yani şeyde de sizin komutanım  .. Atatürkçü düşünce derneği başkanı olduğunuz için bu irticacı gazete bunlar” “Bu yüzden size saldırıyorlar bize saldırıyorlar yani ama bunlar zerre kadar hiç bir şeyin şeyi çok komutanım açığımız olmadığı için anlımız açık olduğu için zerre kadar bişeyimiz yok komutanım” “Müsterih olun” “Komutanım saygılar sunuyorum ellerinizden öpüyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sen keşke yanına yanında bunun bir nüshasını  Mustafa bulundursadın ya” “Dosya yokmu sende hiç” dediği, Mustafa T.’un “Dosya alırız yine  hava birliğinde vardı havacılık birliğinde var dosya alınır yani  sorun değil ki” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi dosyada şey yaparlar düzenleme yaparlar falan” “Anladım peki yani orda herkesin imzası var dimi ...” dediği, Mustafa T.’un “Onaya gelirken kurmay başkanının onayı şeyinden geçiyor ya komutanım” “9 kişilik komisyon dokuz birden de bir heyet aldık gittik  yani şeye ve 9 kişilik heyetin hukukçulardan kurulu ... başkanlığından kurulu herkesten kurulu bir heyet bu zaten” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam anladım” “ben Sadrettine de sordum zaten Sadrettin dedi ki Komutanım en güzel örnek dosyalardan birisindir dedi” dediği, Mustafa T.’un “Tabi komutanım zerre kadar bizim şeyimiz yok çünkü şimdiye kadar bakın 13,5 milyon dolara bizim ihale ettiğimiz şeyi Rusya da bakımını yaptırmasalar bu Ali Ş. in zoruyla” “Evet Ali Ş. in zoruyla yaptırmadılar şimdi bizim eski benden  sonra ki  havacılık daire başkanı bu genel şeydeki Rusyada Kazan firmasında çalıştığı için bu helikopter ihalesini yaptırmayacak bize yaptırsınlar diye kurcalıyorlar ki bu helikopterler bakımı yapılmıs biz  helikopteri 65 milyon dolarlık destek cihazlarıyla pilot eğitimleriyle herşeyiyle  şimdi 44 milyon dolara yapılırmı hiç” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam şimdi bu 1 milyon dolarlık şey mi alınmıştı onlardan” dediği, Mustafa T.’un “Teminat alındı o birmilyon dolar teminat” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Teminat alında teminatları yandı ya  onların” dediği, Mustafa T.’un “Tabi yandı hazineye irat kaydedildi ayrıca komutanım biz bunu alan şirketin tek yani ömür uzatma yetkisi olduğu bu helikopterlerin ömrü bittikten sonrada 2 yıl daha uçurduk bunu uzattırarak  6 şar aylık uzatmayla” “2 yıl yani normal 7 yıldan sonra 2 yıl daha uzatarak uçurduk ve bundun sonrada zaten faydalı ömrü dolmuş olan bir helikopter silahlı kuvvetlerin harp gücüne hiç bir etkisi olmayan  helikopter sizlerde biliyorsunuz komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “tamam  peki peki oldu Mustafa” dediği,

Tape No: 6091, 14.04.2008 tarihinde saat:14.21 de İmren A. ile yaptığı görüşmede özetle; İmren A.’un “şey için aramıştım mitingle ilgili” “Yani iyi oldu bu sefer” “Memnun kaldım şahsen” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle mi he çok güzel çok güzel çok teşekkür ederim” dediği, İmren AYKUT’un “bi terslik yok” “Bi tek o köylü kadından birazcıkşey var ama” “Ve o sahtekâr ben onu çok iyi tanıyorum” “Yakından tanıyorum dolandırıcı hatta” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet anladım biz tabi bilemeyiz ikaz etmeleri lazımdı” dediği, İmren A.’un “ilk önce ben anlamadım a sonra bide baktım bununla televizyonda falan bi programa falanda çıkmıştım ben o zaman” “Daha başlangıç aşamasıydı ama fekalade sahtekâr bir kadın” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “... tabi köylü kurnazı yani” dediği, İmren A.’un “paşam biraz değil inanılmaz bir yaratık” “Dolandırıcılık yaptı çok” dediği ve görüşmenin devamında Mehmet Şener Eruygur’un “İsminizi isminizi bir yerde efendim işte ifade edicem hizmetlerininizi bekliyoruz efendim” dediği, İmren A.’un “Sağolun paşam her zaman ben emrinizdeyim” “Her yerde kendi çapımızda bişey yapıyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu efendim” dediği, İmren A.’un “Ama yapmak zorundayız da” “Ama sizinde aklınıza gelir şöyle birşey yapalım diye ben her zaman memnuyetle bütün deseteğim yanınızda” dediği,

Tape No: 6093, 16.04.2008 tarihinde saat:16.44 te Ünal İ.…? ile yaptığı görüşmede özetle; Ünal’ın “He 10 Nisan tarihli Vakit gazetesinde mayadan mayasızlık diye birinci sayfadan başlamış bizim geçen sayıdaki kapak dahil bilhassa siz ve ben olmaz üzere hepimizi ipliğini pazara çıkarmış yazmadığı bırakmamış ...” “Bırakıyım ister bu akşam bırakıyorum yanlız efendim bi sorarsanız başına iş gelmesin şimdi ne olur ne olmaz Ergenekoncular belki oraya el koymuşlardır” dediği, 

Tape No:6094, 16.04.2008 tarihinde saat:18.06 da Hakan D. ile yaptığı görüşmede özetle; Hakan D.’nun “Ben şunu sormak istiyorum efendim Dünkü gazetede mutlaka görmüşsünüzdür ADD den üç anlamlı ödül diye bir şey var” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hayır görmedim şeyi evet” “Vakıfla ilgili  vakıfla ilgili” dediği, Hakan D.’nun “Doğu Perinçek; Kemal Alemdaroğlu” “bunlara ödül verilmiş” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hayır efendim  hayır öyle bişey yok” dediği, Hakan D.’nun “Şöyle okuyayım yani ben olmadığını zaten düşünerek sizi arıyorum efendim” “Atatürkçü Düşünce Derneği ADD nin ben ve Zürihc Şibeleri Ergenekon Şoruşturması kapsamında tutuklanan İşçi Parti Genel Başkanı Doğu Perinçek ile gözaltına alınan Cumhuriyet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “nerde hangi  gazetede bu” dediği, Hakan D.’nun “Bugünkünü aldım ben bu Hürriyet olması lazım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hürriyet o zaman bir şeyapalım da iyi hatırlattınız” dediği, Hakan D.’nun “Yani ben bunu çelişkili görüyrumda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi çelişkili bunu kesinlikle bizi bağlamayan bişey bu Bern Şubesi bizi bağlamaz ki” dediği, Hakan D.’nun “Onuda uygun görürseniz  efendim çok ince böyle bir anlamda ortaya koymalıyız tamammı” dediği, Hakan D.’nun “Ama ee bu eee oluşumların  Ankara yani Türkiye ADD  Genel merkezinin” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hayır şeyi şöyle açıklama yaparız derizki” “Türkiye Atatürkçü Düşünce Derneğinin Yurt Dışında Şubesi Bulunmamaktadır bazı haberlerde Atatürkçü Düşünce derneği  ile ilgili efendim bağlatılı” “Bağlantılı haberler Atatürkçü Düşünce Derneğini bağlamamaktadır deriz hiç bu konuya temas edilir” dediği, Hakan D.’nun “Yada Efendim uygun görürseniz afedersiniz bağlamamaktadır dan öte sadece kendilerini bağlamaktadır gibi olsa daha doğru olur efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet tabi yani sadece kendilerini doğrudur” “Evet herhangi bir bağlantı bulunmama yani şey olarak örgütsel bir bağlantı bulunmamaktadır” dediği,

Tape No: 6095, 16.04.2008 tarihinde saat:18.12 de İzzet…? ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Hüriyette dünkü hüriyette bir haber varmış işte Atatürkçü düşünce derneğin Berlin şubesinden anlamlı ödül diye” “İşte Doğu Perinçek e ondan sonra Alendaroğlu na birisini daha söyledi efendim işte ödül verildi diye” “tabi bu bizimle hiç alakası olmayan bişey ama şöyle bir hazırlık yapın ki yarın sabahleyin onu veb sitemize benim ismimle değlde şeyle genel merkezle diye açıklamayı yaparsınız Atatürkçü düşünce derneğinin yurt dışındaki Atatürkçü düşünce dernekleriyle organik bir bağlantısı bulunmamaktadır şeyin onların kendi öz iradeleriyle aldıkaları kararların Atatürkçü düşünce derneği genel merkeziyle herhangi bir bağlantısı bulunmamaktadır şeklinde başka lafı uzatmaya lüzüm yok” “Çümkü ben bir durumda onlara şey vermek ödül vermek bir yerde bizde onlarla aynı şeyi düşünüyoruz gibi şey olur uygun olmaz” “Bu yurtdışındaki atatürkçü düşünce derneklerinin kendi öz iradeleriyle yaptıkları etkinliklerin Atatürkçü düşünce derneğine herhangi bir bağlantısı bulunmamaktadır…” “Çünkü gerçektende bize ne bize danıştılar ne bize sorsalar ne biz evet deriz ama ..... olayı üzerine gidersekte o da uygun olmaz” dediği ve görüşmenin sonunda İzzet’in “Bu gün Tuncay Özkan geldi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam duydum biliyorum ben tamam” dediği,

Tape No:6096, 16.04.2008 saat:1943 te Ünal Y. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Şeyde ne yazıyorlar” dediği, Ünal Y.’ın “Efendim işte ihtilal isteyenlerin dergisiymiş bu başta sizle ben olmak üzere bide Çetin Paşa, İlker, Amiral İlker, Yekta Güngör Ö. falan isimlerimizi vermiş keşke ben onu bakın onun içine koyacaktım ama kalabalıktı gelirken şeyi evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “... ne ahlaksız insanlar ya  orda yazıda bile demokrasisinden bahsediyoruz ya” dediği, Ünal Y.’ın “Paşam bu iş artık çığrından çıtkı ve bunlar çok şımardılar her şey yazıyorlar ve hedef gösteriyorlar tamamen hedef biziz efendim aşağılı benim yazıyı almışlar zaten esas diyorlarki aşağılıyor şeyleri nederler türbanlıları aşağılıyor halka inek diyor yok hani gülen inek diye yazmışız ya halbuki o Cumhurbaşkanına yazdığımız yazı dedim anlamamışlar tabi onu” “Ondan sonra işte kadroyu yazmışlar 20 kişinin yazmışlar oraya” “Evet bunlar yani bizim dergi şey dergi darbe dergisiymiş arabaşlıkları koymuşlar birinci sayfadan girmişler kocaman ondan sonraki iç sayfaları da yine kocaman kocaman iki yere şeyi basmışlar kapağı basmışlar hani ayaklar baş oldu hikayesi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “büyük bi şey yazı hazırlamışlar yani” dediği, Ünal Y.’ın “Evet haber haber hazırlamışlar evet yani yazıyı özetlemişler işte şunu şöyle diyor demişler yazmışlar yani tam manasıyla hedef göstermişler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Anladım anladım” dediği, Ünal Y.’ın “Hedef hani işte bakın bunlar darbeci bu şey hava” “hayret edersiniz şimdi bundan sonra tabi bunlar devam edecek bu şeyler bizden şeyler çünkü şeyler almışlar onlar tahmin ediyorum” “İnternetten almışlar ama özellikle sizin isminiz benim ismim şeyde yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Özellikle yazmışlar” dediği, Ünal Y.’ın “Evet özellikle yani biz darbe istiyoruz bu dergnin sanki  onun için çıkarıyoruz ... burada toplanmış vaziyetteyiz böyle yani şeyleri böyle hedef gösteriyorlar”  dediği,

Tape No: 6097, 17.04.2008 tarihinde saat:18.03 te Tamer A. ile yaptığı görüşmede özetle;  Tamer A.’ın “geçen gün işte bu mitingle ilgili bir değerlendirme yaptık” “Ondan sonra işte neler yapılması gerekiyor ondan sonra onlarıda işin içerisen kattık” “Önümüzdeki hafta onlar gereken şeyide tamamlamış olacağız” “Diğer yandan dünde Ali ile gittim işte ben malüm sanada arzetmiştir zanediyorum ADD de de Ali gereken şeyi arkadaşlara bildirdi bi bilgi verdi yani orda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam tamam” “Yani orada artık 2 ayda bir 3 ayda birböyle bir sohbet şeklinde şeyler olur” “Anladık ki add dışında diğerleri ...” dediği, Tamer A.’ın “Evet tabi yani şeyler öyle yani öyle öyle o işler öyle yani malesef” “Şenercim biz salı günü tekrar bir toplantı yapılıyor ondan önce bir platformu ulusal birlik hareketi platformuna bir bilgi verelim diyoruz pazartesi günü” “Şey erdem beyin başkanlığında işte yardımcının” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam Oldu komutanım” dediği, Tamer A.’ın “Sadece bilgilendirme varsa önerilerini alma” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bilgilendirme tamam yine onlarla aynı şekilde zaman zaman” dediği, Tamer A.’ın “Toplanılır” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Biraraya gelinir yani şuanda yapacak birşey yok yani zaten” dediği ve görüşmenin devamında Tamer A.’ın “Hadi tamam şey yapma fazla şey yapma olayların  derinliğine genişliğine etkilemesin seni tabi kaçamıyoruz olmuyor ama mümkün değil” “Asgari miktarda asgari miktarda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu komutanım” dediği,

Tape No: 6098, 18.04.2008 tarihinde saat:18.01 de N.O.A. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Sağolun şimdi bir kaç duyum aldım da bütün arkadaşlar kendi aralarında Genel Başkan bırakmış bıbrakıyor filan gibi konuşmuşlar” “Arkadaşlar sağda solda demekki her yerde bunu konuşuyorlar öyle anlaşılıyor” “Ali Hoca ya da söyledim hem öyle bir şey yok dedim  hiçte bırakmıyorum dedim haberiniz olsun dedim” “Yakın arkadaşlarımıza biz güvendiğimiz arkadaşlara tabiki bir fikir danışıyoruz ondan sonra altında ....duyuyoruz” “Yani bu kadar netlikle kimse ile konuşmadım” dediği, N. Osman A.’ın “Biz bunları aşacaz efendim hiç canınızı sıkmayın” “Ben şöyle duyun ben sizin verdiğiniz talimatlar doğrultusunda bazı isimler tespit ettim ben onları size bildirecem efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam oldu ben sizden haber bekliyorum oldu” dediği, N.O.A.’ın “Oldu şuanda müsait değilim o isimleri söylemek istemiyorum” dediği,

Tape No: 6099, 18.04.2008 tarihinde saat:18.08 de Osman…? ile yaptığı görüşmede özetle; Osman’ın “ Bugün Giresun dayım Osman B. burada, 17 Nisanla ilgili bir ko…” “Şeye Hilmi Beye genel başkanımızın senin için böyle düşündüğünü falan söyledim. Diyor ki, kabul etmek istemiyor, şu bakımdan işte şubede kalmam lazım, bir de belediye ile ilgili bir şeyleri var, tasarıları var yani.” “Belediye seçimlerinde”  “Aktif çalışmak istiyor, onu arz edeyim dedim. Üçüncü de bize bu efendim siz çok” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bu belediye seçimlerinde de yardımcı olunabilir o zaman, şey yapılır da bakılır. ...” dediği,

Tape No: 6100, 19.04.2008 tarihinde saat:16.58 de Fatih H. ile yaptığı görüşmede özetle; Fatih H.’nun “Sayın komutanım şimdi şöyle bu Cumhuriyekonserleri nedeniyle bu Hahdet A. için izin isteniyoru şeyden Bilkent ten” “Ona da bizim profesör Ali E. yazı yazmış fakat yani talep yazısı fakat oda orda pek Bilkent bu tür  yazılara olumlu bakmıyor. Doğrudan, oranın birim başkanı da bir generalin oğlu olduğu için orada direk sizin böyle bir imzanızla izin yazısının gitmesi çok uygun olur.” Dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “.... başındaki kim hocam .... başkanı” dediği, Fatih H.’nun “Sahne sanatları fakültesi Dekan vekili Işın M.” “Bu galiba eski general Sedat M. mi böyle bir soyadı M. olan bir generalin oğlu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sedat M. evet tanıyorum Sedat M. in oğlu” “Ben tabi Ankara dışındayım ama ben onu hemen Pazartesi günü önce telefonla önce  kendisini ararım” dediği, Fatih H.’nun “Bence telefonla da arasanız kafi olur diye düşünüyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Telefonunu buldurttururum ben görüşürüm efendim” “Şimdi Fatih hocam ayrıca bu bizim analizde de işte 15-16 yı muhafaza ederek kalanınından biraz tadilat yapmak istiyoruz.” dediği, Fatih H.’nun “Ha şeyde  mi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “.... evlerde de” “Böyle bir zihinen bir hazırlık yapıpta görüşürsek memnun olurum.” dediği, Fatih H.’nun “Tabi komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bazıları kaldıramadı bazılarının yerlerinin değiştirilmesi gerekiyor. Bazıları da pek sıfır çıktılar yani” dediği, Fatih H.’nun “Evet evet. Komutanım bir konu daha vardı. Bu Cumhuriyet konserleri ile birlikte bu birde Samsun dan sonra, Samsun Üniversitesinden sonra Amasya da bir konser olacak. Amasya dada orda piyano yok. Piyanoyu  bir piyano firmasına  ben oraya taşıttırıyorum. Normal de 3-4 milyar da ben onu sadece taşıma işçilik parasını falan verelim dedim. Bir milyar yani bin YTL ye indi o bin YTL yi o frmaya biz gönderebiliriz değil mi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi tabi” dediği, Fatih H.’nun “Birde bu konserlerde ADD nin heralde br ön bir şeyi olacak mı? Konser başlamadan önce bir CD si falan filan olacak mı. Bu Erzurum da, Sivas ta, Samsun da” “ADD ile ilgili veya başka bir şeyle ilgili. Onuda belki bir Profesör Ali ERCAN la tartışıp ona göre bir şey  yapmak lazım komutanım” “o konserleride mümkün olduğunca ADD den insanlarında katılmasını da sağlamak gerekir” “Genel Merkez den. Yani en azından Samsun dakine belki zat-ı alinizin katılması çok anlamlı olur diye düşünüyorum komutanım” dediği ve görüşmenin devamında Mehmet Şener Eruygur’un “Siz nasılsınız sağlığınız iyi” dediği, Fatih H.’nun “şimdilik ayaktayız yani” “Bize iyi derlerse kendimizden şüphelenmemiz lazım (gülüyorlar). Bir laf var ya Namık Kemal in Peyrek her türlü esbabı cevazın toplasın gelsin diye.Bunlar da yani topla tüfekle saldırsınlar bakalım ne olacak gittiği yere kadar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle, zaman zaman bunaldığım oluyor ama” “Ama o dediğiniz doğruyani” dediği, Fatih H.’nun “komutanım hiç bunalmaya gerek yok yani aynen dik durup devam etmek lazım yani.” Dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu” dediği, Fatih H.’nun “Peki komutanım” dediği,

Tape No: 6101, 24.04.2008 tarihinde günü saat 11:51’de Nermin (05304066019) ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Nermin’in “Efendim gazetelere baktıysanız bizimle ilgili pek bir haber yok sadece Ergenekon un türk solu bağlantısı araştırılıyor diye bir yazı var” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet bir dakka şunu bir dakka verirmisin” dediği, Nermin’in “efendim bizimle ilgili ADD ile ilgili haber var Zaman ve Yenişafakta Vakit te çıktı Ergenekonun Türk solu bağlantısı araştırılıyor diyerekten” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Niye haber olsun bizle alakalı olsun” dediği, Nermin’in “Efendim dört buçuk yıl önce Tandoğan mitinginde Ordu göreve pankartı açıldı” “Bu o zaman ADD nin hazırladığı bir hazırladığı bir mitingmiş bu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öylemi” dediği, Nermin’in “Evet ....Halil İbrahim Şahin in başında bulunduğu şey olduğu zamanlardaki şey onunla ilgili araştırma yapılıyormuş onunla ilgili bir yazı yazmışlar” “Onun dışında bir bizimle ilgili bir yazı yok” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “O senin dediğin bizimle ilgili değil o o şeyle ilgili üniversiteler yapmışlar onu” dediği, Nermin’in “Üniversiteler ve Atütürkçü düşünce derneği diyor ama” “Birlikte yaptıkları şey diyor” “Onun dışında fazla bişey yok” “Bir tek yine akşam gaztesinden Oray E. in yazısı var” “O ilginç bir yazı onun dışında başka bir yazı rastlayamadım” dediği,

Tape No: 6103, 27.04.2008 tarihinde saat:16.45 te Yavuz…? (05332657490)ile yaptığı görüşmede özetle; Yavuz’un “nihatın programı gene bugün tekrarı vardı eğer televizyonlu bir yerdeyseniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “izliyorum şimdi” dediği, Yavuz’un “Tamam sonuna kadar izleyin çok önemli laflar var fakat şeyi nihatı kovmuşlar şeyden burdan bu progranmdan” “Evet çünkü şeye hükümet baskı yapmış mehmet karamehmete ondan sonra eski borçlarını çıkarmış 1 milyar dolarlık vergi borcunu gündeme getirmişler yahutta kovacaksın demişler” “Kovmuşlar ama çok önemli şeyler konuşacak sonuna doğru göreceksiniz efendim” dediği, 

Tape No: 6104, 27.04.2008 tarihinde saat:18.58 de Nuri A. ile yaptığı görüşmede özetle; Nuri A.’ın “Sevgili Paşam, Nuri A. Trabzon, nasılsın?” “Evet Trabzon dan. Bizim Mustafa E. var seninle beraber tanışmıştı yemekte.” “Petrolcü dostumuz.” “Saygıları var sana.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ona da selamlarımı lütfen söyleyin, ben saygı sunuyorum” dediği, Nuri A.’ın “Söylerim hocam söylerim. Başarılar diliyorum hocam mücadelede” “Bize bir isteğiniz var mı bizden?” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Biz birlikte olalım başka isteğimiz yok.”dediği, Nuri A.’ın “Herhalde, herhalde sevgili paşam ne demek” “Yalnız sen acayip bir darbe yapıyormuşsun da engellemişler seni.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Engellemişler evet.” dediği, Nuri A.’ın “He, yav neymişsin de haberin yokmuş Paşam.” “Yahu böyle bir şey var mı ya, bak aha ne oldu, Hüseyin Ü. i gördün da.” “He, Hüseyin Ü. in 14 yaşında kızın ırzına geçmesini.”  “Ama cumhurbaşkanı ne ki o ne olsun.” “E aynı da cumhurbaşkanı da aynı işi yapıyor,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “doğru” dediği

Tape No: 6105, 28.04.2008 tarihinde günü saat 16:38’de Sertaç (05324252310) ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Sertaç’ın “sertaç bodrumdan nasılsın” “şey efendim burası parti meclisine dağılmadıklarına göre bu olay bitti.” “Onun açısından” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi tabi bitmiş olması gerekiyor ama dünkü bu yaptığı yayılmayı falan biraz farklı bir anlam ifade ediyordu” dediği, Sertaç’ın “çok farklı evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Değil mi çok farklı” dediği, Sertaç’ın “evet evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “bir görelim bakalımda ondan sonra kararı veririz” dediği, Sertaç’ın “şey yani deniz baykalı atatürkle bir tuttu 4 tane büyük lider yetişti dedi bunlardan ecevit işte şey yani o haber dedim ki bu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yani ağırlığını da bana göre  kaybetti yani öyle” “Yani böyle birşey yaparsa hiç kimseye de saygısı olmaz gibi geldi bana bilmiyorum” dediği, Sertaç’ın “Şimdi efendim dedim ki kendi kendime bu kadar yağ çektiğine göre parti meclisine de girdi genel sekreterde oldu sonra baktık ismi bile geçmiyor evet ama” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “bide şey diyor ben diyor müracaat  ettim partiye diyor parti onu zaten ne yapar bundan sonra hiçbirşey yapmaz tabi” dediği, Sertaç’ın “yapacak birşey yok bitti yani o parti olayı” “evet çok dengesiz evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “yinede bir iki gün bekleyelim” dediği,

Tape No:6106,  29.04.2008 tarihinde günü saat 11:15’de Nermin ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Nermin’in “Akşam gazetesinde Oray Eğin diye bir yazar var o dikkatimi çekiyor zaten o Fethullahçılarla çok ilgileniyor yani onlar hakkında çok yazıyor bu seferde Taha A. un oğlununun bir yazısını çok iyi ingilizce bildiği için kendisi Amerkada eğitim görmüş uzun yıllar” “Amerikan basının çok iyi takip ediyor Bos Street gazetesine bir demeç vermiş Mustafa A.l” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Mustafa A. mu Taha A. mu” dediği, Nermin’in “Yok Taha Akyol un” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onun oğlumu oluyor” “Bu ne yapıyor Mustafa A.l gazeteci mi” dediği, Nermin’in “Valahi ne yaptıklarından pek basetmemiş yanlız daha önce başka bir gruptaymış galiba orda ... gaztesine demeç vermiş işte AKP yi çok mağdur göstermiş ve başsavcının açıklamalarıda islemi pardon laik cihat olarak nitelemiş” “Babasında diyor işte Millet gaztesinin yani CNN .... diyor” “Doğan grubu diyor Taha A. u diyor iktidarla bağlantı kurmuk için kullanıyor diyor yoksa .....” “Güzel bir yazı orda eleştirmiş şeyi işte orda Türkiye yi şey yapmasını şikayet etmesini” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bir gönderirmisin” dediği, Nermin’in “oldu onun dışında fazla Güler Kömürcü den  artık böyle laylaylom yazılar yazıyor çok şaşırıyorum” “Bir köşe yazısında rastlayamadım işte bu Vakit gaztesinin yazarının şeylerinin eleştirilerini yapıyor bir çok gazteci” dediği,

Tape No: 6107, 29.04.2008 tarihinde saat:22.10 da Ali…? ile yaptığı görüşmede özetle; Ali’nin “Tamer geldi bişeyler anlattı sonra sen buraya ne zaman geleceksin” “Bilim Danışma Kurulunda yaptığı toplantının sonuçlarını şey etti” dediği ve görüşmenin devamında Ali’nin “esas anlamak istediğim şey yine baya bir çok tarbiyesiz saygısız lavbali bir insan bu Ali yav dedim ki kardeşim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kim Ali” dediği, Ali’nin “Bu şey” “benim ömrüm projeyle geçti bir proje hepimizin gönlünden herşey iyi geçiyor ama ben oraya bin sekiz yüz tane ağacı takmam şey etmem bu etmem yok efendim önce ağaç sonra çimleme yav önce çim yap sonradada on tena ağaç dikersin varsa yoksa” “enson işte şudur budur efedin dedi ben ne yaptığımı biliyorum benle ya dedim bak senden şüphelenen ne yaptığını bilen bilmem ne eden yok ama biz arzumuzu söyliyoruz o arzu istikamette sen bu işi becerirsen ne ala yapar efendim işte şu bu Celal hocaya söyledik Celal beye adama bir sürü para masraf ama masrafında % 70 mi çimle sulama tesisiymiş % 30 ağaçmış hadi diyor ağaçlardan vazgeçsek bile peyderpey  ağaç dikmeye kalksak bile esas alt yapı olarak su ve çimen mesalesi masrafı % 70 ini tutuyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne kadar ne olursa olsun canım ne kadar hazırlarsa o kadar kar” dediği, Ali’nin “Bende dedim ki tabi ne kadar hazırlarsan yani gene ....şekilde eksiği olabilir ama çirkin olmasın bilmem şey olmasın mahcubiyet meselesi olmasın filan  bu kadar açık hepsinin üçünde yanında konuştum şeyin yanında biri bilmem nerden çekiyor biri başka yerden çekiyor hatta efendim şart mı bunu bilmem ne madem ki şeyimiz genel kurulumuzu haziranda açalım genel kuruluda açalım yok dedim böyle ipe un sermeyim lütfen biraz kelimeliri biraz dikkatli seçmedim o konuda sana şikayet gelirse haberin olsun yani ne yapayım uğraşıp duruyorum bu adamlarla” “niye kardeşim ya niye yani biraz gayret göstersene ben niye ne anlıyorsunuz gayret gösterme diyince adam deki gayret göstermiyormuyuz çalışmıyormuyuz bizi ne zannediyorsunuz bilmem ne siz bilmem yani demeye getiriyor sizde bu işte yok biz bu işi yaptık ettik filan yani bir anlamda da iyi dedim ama sürenceme dolan şeyi çok kısa zamana getirdik yani bu istekler bişey değil yani aşırı bir istek istemiyoruz hepimizin toplu şeyinini söyliyorum ortak fikrimizi söyliyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Genelgeyi bana bu gün konuştuğumuz zaman farklı şey söyledi yarın sonuçlandıracaz diye laf etti” dediği, Ali’nin “Herhalde seni çok  hiç kırmak istemiyor şey idyor yani olabildiğinede adam ne bileyim ama adamcağızın müthiş sıkıntı içinde olduğunu biliyorum yani bana kıvranıp duruyor artık dana doğrusu üçü birbiriyle kıvranıp duruyor üçüde bunuda sana söyliyeyim ama tabi insan yüz göz olmamak için ben fazlada şey etmiyorum yani üçüde birbirine şey yapıyor farkediyorum ben dedim böyle böyle” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İlk söylediğin ordaki o kuruma işi ile ilgilimiydi” “O ilk söylediğin” dediği, Ali’nin “ilk söylediğim bu böyle işte yardım meselesi felan filan onunla ilgili onun için ya dert değil çıktı yani daha önce basında medyada olan şeyler yani bildiğin şeyler” “Şey olmaması gerekecek şeyler yinede buraya gelince konuşuruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “özel bişey değil yani” dediği, Ali’nin “Özel bişey olmaması gerekir” “...... işte böyle Şener babam sen nasılsın” “ne diyecektim dur sana başka bişey daha söyliyecektim ne söylesem ben şimrdi aklıma başımdan .... herhalde” “Asabımı bozan başka işler var senide onla üzmek istemiyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet geliyorsunuz değil mi siz” dediği, Ali’nin “Ben gelmeyecem hiç bana söyleme Şener babam ya benim sıkıntım başka türlü” “Biliyorum yani şey ediyorsun ama boşver ben gelemeyecem oraya” “Yani şey anlayış gösterirsin biliyorsun hani neyin olacağını tahmin edebilirsin sebepini de” dediği,

Tape No: 6108, 30.04.2008 tarihinde saat:11.48 de Nermin…? (05304066019) ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “Sayın genel başkanım” “Efendim Kamuran İ. grubundan bir yazı geldi 10 mayıs cumartesi günü saat 14 te toplantıya davet ediyorlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “10 mayıs” dediği, Nermin’in “Gerçi 10 mayısta siz burdasınız ama sizin o gün konuşmanız var efendim şeyde ulusal eğitim derneğinde” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bakarız illaki olmazsa oraya bir başkasını göndeririz peki oldu sizde görüşmek üzere” dediği,

Tape No: 6109, 30.04.2008 tarihinde saat:12.14 de Melek…?  ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Sağolun sağolun saygılar efendim dergiye baktım” “… haber de göndermiştim nermin hanımla başlasınlar diye … güzel yalnız bu Osman PAMUKOĞLU ile bir şubenin yaptığı şey var”  “Ondaki orda işte bir soru sormuşlar siyasete girecekmisin diye”  “Ondan sonra o da bir cevap vermiş bir anlamı yok orda yani onu dergimizde yer almasına gerek yok o paragrafı tamamen kaldıralım” “Resminide kaldırın oda pek gerekmez çünkü silahlı kuvvetlere yönelik olarak zaman zaman böyle üzüntüye neden olan bazı davranışları var” “Biz onu destekliyor pozisyonunda olmayalım olmaz mı” dediği, Melek’in “Haklısınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yalnız yapsınlar yani  bir etkinliktir o yazılsın  ama o hiçbir anlamıda yok siyasete gir o da demişki italyanlar şöyle demiş ne anlama geldiğinide pek anlamak mümkün değil  kavramak mümkün değil” “Başka birşey yok gayet iyi hazırlık yapmışınız zaten işte sadece” dediği, Melek’in “Aslında o türk tarih kurumunu ... ilgili bir bölümünü falan ben internet falan karıştırıp hazırladım yaptım birşeyler ama isim koymadım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bu Yılmaz Ö. yazısını kendi oluru ile yazıyorsunuz değil mi”  “Yılmaz Ö.nün yazısını kendi oluru ile yazıyorsunuz” dediği,

Tape No: 6111, 02.05.2008 tarihinde saat:10.12 de Melek…? ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Ne yaptınız dergi basılıyormu” dediği, Melek’in “Basılıyor” “… bugün değilde pazartesi sabah elinizde olur dediler cumartesi aşam veya dediler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öylemi tamam o şeyleri Pamukoğlununkini falan çıkardınız değil mi” dediği,

Tape No:6112, 02.05.2008 tarihinde saat:14.31 de Osman A. ile yaptığı görüşmede özetle; Osman A.’ın “ben şimdi sırayla Erol u aradım, Erol un hiçbirşeyden haberi yok” “İki Nur hanımı aradım,ondan sonra da Kemal A. aradım,her ikisi ile de konuştum” “Şimdi Nur hanım dedi, bunu hazırlayan komisyonmuş şey gençlik komisyonuymuş, bu nasıl oldu diye onlar da birbirlerine ee biz diye saçımızı başımızı yoluyoruz gibi ifadeler kullandı, bu Hacaloğlu bazı konuları hazırlamış, e onla görüştük diye biz de diye çok rahatsızız diyo, bu olaydan ...” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Peki rahatsızlığını niye ifade etmiyorlar, bizden saklıyorlar” dediği, Osman A.’ın “Evet onu onu ee şimdi tabi onu bilemem dedim ki çok rahatsızız ben bir Cumhuriyet Halk Partiliyim ikincisi de dernekte yöneticiyim, yani e kimseye söyleyecek bir laf bulamıyorum, bir e yani o da çok sıkıntıdayız bu konuyla ilgili çok rahatsızlık duyuyoruz dedik Kemal bey ben de okudum dedi, Kemal Anadol a da söyledim aynı şekilde çok rahatsız olduğumuzu tanıyorum, buraya da Bulancağa da gelmişti, şahsende daha önce de tanıdığım için o da grup başkan vekili olduğu için, dedim ki böyle saçma bir şey olurmu falan yok böyle bir şey dedi, çok rahatsız ...yanlışlıkla olmuş falan gibi… şey oldu, ben hani böyle bir şey eğer böyle çalışıyorlarsa niye iktidar olmadıkları belli” “Çünkü bir defa eğer böyle bir niyetleri bile varsa bunlar böyle şeyde çalışma raporlarında genel kurul çalışma raporlarıda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ayaklarına ayaklarına çelme taktılar bunlar” dediği, Osman A.’ın “Tabi yani çirkin bir şey çirkinliğinde dik alası yanlış bir şey ve sonra, efendim bir şey söyleyim ben onu eee, başka arkadaşlarıma da ifade ettim bizim örgütümüz öyle sıradan insanların topluluğu değil” “Hatta böyle bir şey olursa ters tepki” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kesinlikle bilediler artık bunlar” “... ... bekliyorum sadece yani gidip ordan o minderden yenik çıkmak,e ne yakışır,” dediği, Osman A.’ın “Efendim biz gereği neyse yapacağız efendim onu, onu ben size şey yapayım arz etmek istiyorum şöyle bilmiyorum tabi takdir sizin arzu ederseniz bu bazı isimler düşünüyorum denetim ve disiplin kurulu üyelikleri için,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam onlara ben ...”  dediği, Osman A.’ın “Onları ben size bilgi olarak arz edecem, başka bir emirleriniz var mı efendim,” dediği ve görüşmenin devamında Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam denetleme kurulu başkanı ... soruyorsun tamam oldu hayır ben muhatap olmak istemiyorum” dediği, Osman A.’ın “Hayır efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şeyden dolayı” dediği, Osman A.’ın “Hayır efendim sizin sizin niye şey yapayım ki isminizi kullanmam kesinlikle efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “tamam oldu” dediği, Osman A.’ın “Ben yine bazı şeyler var onlar hakkında size geniş bilgiler sunarım efendim zaman içinde oldu saygılar sunuyorum” dediği,

Tape No: 6113, 02.05.2008 tarihinde saat:14.52 de X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X Şahsın “Biz Yunanistan’dan Mega... televizyonundan telefon ediyoruz” “Sayın paşa Şener Eruygur ile bir röportaj yapmak istiyoruk bay Gazeteci Pablus CİMARS adına” “Evet… … ne konuda efendim?” “Türkiye’de… Türkiye’de son gelişmeler ve Türkiye’nin Avrupa perspektifi hakkında”  dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “siz sorularınızı bildirin bi bakıyım değerlendiriyim” “sener sener s ile” “Eruygur” “@gmail.com” “Siz soruları gönderin… bi değerlendiriyim… olumlu ya da olumsuz cevabımı veririm.”

Tape No: 6114, 04.05.2008 tarihinde saat:14.49 da Alper U. ile yaptığı görüşmede özetle; Alper U.’un “Paşam hürmetler ben Vatan gazetesi haber merkezinden Alper U. nasılsınız öncelikle” “…efendim biz bu Beykoz a bağlı Çavuşbaşı beldesine… bu tarikatçılar vardı Cüppeli Ahmet Mahmutustaosmanoğlu” “Basından takip etmişsinizdir onlar ile ilgili haber yapmak için geldik paşam,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet efendim” dediği, Alper U.’un “Ancak haber sırasında, bu sarıklılar cübbeliler, bizi çok feci bir şekilde darp  etti,” “Fotoğraf makinemize el koydular” “Çantamızı aldılar paşam” “Ve biz şu an Çavuşbaşı Jandarma Karakolunun ordayız” “İfademizi verdik paşam” “Ancak, eğer beni sizle nasıl diyim aynı yürek senkronuna sahip bir insan olarak, bir Türkiye Cumhuriyeti vatandaşı olarak görür iseniz,” “lütfen görevdeki bizim İstanbul’daki komutanımız kim ise”  “Bizim ne kadar muzdarip olduğumuzu nolursunuz kendisine iletin paşam,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet şimdi ben İstanbul bölge komutanı e bu Balmumcu da doğrudan doğruya orayı lütfen gidiniz yada telefonla tabi benim şu anda hizmetten ayrılmış birisi olmam nedeniyle müdahalem uygun olmaz,” dediği, Alper U.’un “Kimle görüşebilirim bölge komutanlığından paşam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bölge komutanlığından santralden istersiniz, Tümgeneral Osman E.” “Osman E., … Onunla görüşün onlar yardımcı olur size” dediği, Alper URUŞ’un “Paşam hürmetler sunuyorum ellerinizden öpüyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sağol başarılar diliyorum… bu verdiğiniz bilgiler doğruysa zaten kesinlikle yardımcı olurlar ona ...” dediği, Alper U.’un “Çavuşbaşındayız paşam Jandarma Karakolumuzdayız paşam hürmetler sunuyorum …” dediği,


Tape No: 6115, . 04.05.2008 tarihinde saat:19.00 da Alper U. ile yaptığı görüşmede özetle; Alper U.’un “Alper Vatan Haber merkezinden,” “Uygun bir yerde, komutanım şu an jandarma karakolundayım da rahat bir yerde sizle konuşmak isterim, komutanım şöyle söyliyim ben ilginiz için ilginiz için çok yürekten teşekkür ediyorum,” “İlker benim foto muhabiri arkadaşımın sağ kaşı açıldı iki dikiş atıldı biz şu anda Çavuşbaşı Jandarma Karakolundayız,” “İl jandarma alay komutanımız… Ünal  bey aradılar ilgileneceklerini söylediler, 13 gözaltı oldu” “Beykoz Çavuşbaşı bunların … Fatih Çarşambadan göç ettileri yer,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet… peki oldu anladım bir sorununuz yok yani, canım” dediği, 

Tape No: 6116, 05.05.2008 tarihinde saat:13.30 da Nermin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “Daha önce kapalıydı büroları… konuştum doğruymuş bizim hocamızda okuldan dedi sakarya üniversitesindeymiş Emin Gürses” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “niye... add kimliğini kullanıyor” dediği, Nermin’in “… işte o çok büyük bir hata daha doğrusu böyle bir olayın saptıracaklarını düşünememiştim gazetecilerin dedi” “ADD gençlik kolları başkanıyım diyor evet evet malesef bende biraz tabi siz dedim yani başınıza buyruk hareket ediyorsunuz böyle hareketin önünü arkasını düşünmeden tabiki basın saptıracak yer arar basın da saptırmış tabi sakaryadaki basına şimdi bakacam yerel haberlere ordada 2 gündür dedi çok dedi üzüntü çekiyoruz dedi. özür diliyorum dedi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “özür diliyor ama geçmiş olsun” dediği, Nermin’in “Evet yani oymuş evet sakarya gençlik kolları başkanıymış ve ADD” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ona şeyide söyleyin şube başkanıda sizi arasın söyleyin bunlara müdahale edin de” “İşi illa add nin elemanı bizden talimat almadan yaptıkları faliyetlerde” “kendi kişiliklerini kullansınlar” “Peki şube başkanına da söyleyin” dediği, Nermin’in “Şube başkanı efendim dersteymiş bulamadım cep telefonları da kapalıydı ondan tekrar sakarya add yi aradım o çıktı buyrun gençlik kolları başkanı diye” dediği, 


Tape No: 6117, 06.05.2008 tarihinde saat:14.00 da Selman P. ile yaptığı görüşmede özetle;  Mehmet Şener Eruygur’un “... Selman paşa” “Merhabalar, bil mukabile, ben şeyini aldım ikazını aldım şimdi ben seni arayacaktım,” “Kulelideyim şimdi” dediği, Selman P.’nun “Sarpla mısınız komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He Kulelideyiz, 50.yıl için geldiydik, he” dediği, Selman P.’nun “…Selviyle ilgili, … özgemiş gönderecektim zatalinize,” “Selvi için MİT için hani Mitte e bir, benim kız kızım Selvi var ya komutanım,” “Onun hani Mit te bir ta.. ee bir sivis özgeçmişini bana fakslayın demiştiniz,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet evet” dediği, Selman P.’nun “Komutanım bu şimdi… Şube müdürü baya sıkıntı yaratmaya başladı Selvinin işte bu” “O rahatsız olmaya başladı iste Hasan paşam falan” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam sen bugün hemen bugün hemen bildir,” “… Ben gereğini yapacağım tamam,” “o şeyin çocuk da geldi ee Selman” “Kamber geldi, işte ben bakayım dolaşıyım dedi daha henüz gelmedi ama, herhalde elinden geleni yapacak,” dediği, Selman P.’nun “Komutanım her şeyi yapar o, ço sessiz sedasız iyi çalışır o” “Ne emrederseniz onu yerine getirir, ne emrederseniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Orta bölgede bir şey yok herhalde değil mi” dediği, Selman P.’nun “Hiçbir problememiz yok” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet yalnız tabi bir işte bir 7-8 kişiyi değiştiricem, yani o yani biliyosun” dediği, Selman P.’nun “Komutanım o zorunluluk artık, zataliniz ne uygun görürseniz benim de şeylerim var, önerilerim, uygun görürseniz tabi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onları da alayım, aklında olan bir şey varsa bana söyle onları” dediği, Selman P.’nun “Emredersiniz komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He sen şey değilsin herhalde tamam bana ayrıca bildir.” dediği, Selman P.’nun “Evet komutanım sağolun” dediği,


Tape No: 6118, 06.05.2008 tarihinde saat:18.19 da Selman P. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Selman paşam merhabalar geldim geldim eve aldım, göndermiş damadım” “Onun gereğini yapacağım, elimden geleni yapacam” dediği, Selman P.’nun “Komutanım şimdi bu e şu andaki şube müdürü” “İşte orada… nasıl ifade edeyim, e istisnai memurluk talebinde bulundu diye Selviye taktı adam,” “Yani istisnai memurlukta bulunup ta müdürlük talebinde bulununca, kendisi sanki sivilleştirilecekmiş orayı gibi” “Bir p... şeye de girdi, ileri geri de konuşmaya da başladı hatta bizlerin aleyhinde de konuşmaya başlamış bazı generallerin, tabi bunu Selvi uzun zamandır söylemiyordu ama iyice huzuru kaçtı komutanım,” “… Gitsin görüşsün mü bazı kişilerle komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben bir ön irtibatı kuruyum da ondan sonra” dediği, Selman P.’nun “Tamam komutanım çünkü yakınlarda herhalde tayin dönemi başlıyor ya komutanım, buranın,” “Komutanım çok zahmet olacak sizi de yoruyorum üzüyorum” “Çok çaresiz kaldık onun için arıyorum,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Anladım anladım” dediği,

Tape No: 6119, . 07.05.2008 tarihinde saat:11.59 da Fatih H. ile yaptığı görüşmede özetle; Fatih H.’nun “…biliyorsunuz bu Cumhuriyet konserleri diye bir konserler dizisi yaptık” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… evet, 19 Mayısta Samsunda olacak” dediği, Fatih H.’nun “Şimdi komutanım tabi bu bağlamda genel merkezdeki arkadaşlar” “Bana sorarsanız sınıfta kaldılar bunlar bu konunun işiyle işlemiyle hiç bir şekilde işlenmediler … bu duyuru ilanlarını bile bizim üniversitede yaptırdım, şimdi hiçbir şekilde bunlar bu işin içerisinde doğru düzgün girmiyorlar, giremiyorlar yani zaten… ordaki genel merkezde bulunan arkadaşlarla da bir adım öte gidebilmenin imkanı yok ben bunu da gördüm komutanım” “… sanatçı bir sürü konserleri vardı, bu konserler nedeniyle iptal etti diğer konserlerini hatta yurt dışı konserlerini,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “bizim Rektörümüz e bu konuda çalışıyordu bildiğim kadarıyla” dediği, Fatih H.’nun “… Rektörlerle işbirliğine girmesi gereken genel merkez o rektörlerle de veya rektörlüklerle de genel merkezin hiçbir irtibatı olmamış …” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bana... Sırma hanım var, Sırma hanım geçenlerde telefon etti” “Hepsiyle irtibat kurduk dedi” dediği, Fatih H.’nun “Komutanım … doğru söylüyor o irtibat kurma noktasını” “… Şimdi mesela bu sanatçının bir de tabi buralara yol falan filan paraları var şeye işte …” “Hadi Samsun a e karayolu ile gider ama şeylere öbür havayoluyla gitmesi lazım bir de bu sanatçı tabi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Karşılanır canım onlar zaten hee 15 milyar bulmuş... zaten” dediği, Fatih H.’nun “Biz bütün sorunları çözmüş oluruz yani zaten üniversiteler bir şekilde bu kalacak yerleri falan filan çözüyorlar bunların da o Sırma hanıma falan filan da  hep para veriyor işte konserlerini de şey yaptı orda harcamaları oldu sanatçının hiçde bir şey istemedi şimdiye kadar, ilk defa kalktı yani biraz sıkıştım falan filan da demeye getirdi e benim komutanı nacizane düşüncem biz şöyle bir şey yapalım,biz bu sanatçıya 10 milyar para verelim, yoluna moluna da karışmayalım,” “Yani ondan sonra çünkü mesela Samsundan tekrar şeye dönecek Ankara’ya, Ankara .. dan Erzurum’a gidip gelecek, uçakla falan” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “... Piyano... Piyano için Amerika’ya 1 milyar kadar para verilecek denmişti” “Samsunda olacağım” dediği, Fatih H.’nun “Yani çok iyi olur komutanım, yani hakkaten tabi ordaki şeye de önem verirsiniz yani belki çıkıp orda bir kaç cümle de söyleseniz çok güzel olur yani” “…bu şeyin Hande hanımın hesabına da bir 10 milyar gönderelim konuyu bitirelim” “Tamam ben o zaman söyleyeceğim şeye Hande hanıma, ADD senin hesabına 10 milyar lira para gönderecek ondan sonraki artık yol masraflarını falan kendin hallet diyelim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam, yani bu bir iki taksit halinde olabilir, bu şeyi e nedeniyle sorunları var Ahmet Taner K. nedeniyle bu geçici sorunları var onu bir iki taksitle kapatırız” dediği, Fatih H.’nun “Yani hani bir iki gün içerisinde olursa sıkışmışta o bakımdan komutanım” “Bir sanatçının sıkışması da kötü bir şey yani” dediği,


Tape No: 6120, 07.05.2008 tarihinde saat:13.09 da İlker G. ile yaptığı görüşmede özetle; İlker G.in “… Tuncay Özkan aramış... ona dönecem de bir şey söylemek istediğiniz bir şey varsa” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… yokla bakalım ne yapıyor ne ediyor o şeyden değişikliklerden sonra o giriyomu girmiyomu onlara onlarla ilişkisi nedir CHP ile” “… onu bir öğren …” dediği, İlker G.in “Bizim genel kurul falan filan belli oldu mu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “21-22 haziranda biz daha görüşürüz de sen o genel bir havasını bi al bakalım çünkü bir değişiklik olmaz” dediği, 


Tape No: 6121, 09.05.2008 tarihinde saat:11.02 de Şeyma A. ile yaptığı görüşmede özetle; Şeyma A.’in “He merhabalar efendim ben Şeyma A. günaydın nasılsınız” “… ilk önce İlker Paşadan mesaj geldi, sonra sizin aradığınızı duyunca hemen geriye döneyim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… Lütfetmişsiniz efendim bir etkinliğiniz varmış bugün” dediği, Şeyma A.’in “Evet… anneler günü münasebetiyle bazı hanımları yemeğe topladık birazcık bir etkinliğimiz olsun diye” “Şimdi, Çiğdem K. aşı ve… Esin K. bu iki profesör elden verdiğim için onlar o gün boşuz dediler, ondan başka cevap çıkmadı, fakat biz mektuba bir şey yaptık 16 sına mayısa kadar bize yanıt verilmesi diye yazmıştık” “Zaten ben hatırlıyorum bu Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği 89 gibi kurulmuştu hep ne kadar hiç kimse bunları duymuyodu, aradan 10 sene geçti, bütün dünya biliyo, şimdi bizim de bu şeylerimizi yani etkinliklerimizi şu... mizi yavaş yavaş tanınacak öyle etkinlik yaptıkça kendimizi tanıtmış olacağız” dediği,

Tape No: 6122, 09.05.2008 tarihinde saat:11.54 te Nermin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “Efendim konuştum ben… Ulusal eğitim derneği ile özür diledim dedim böyle böyle çok acil bir işi çıktı katılamayacak…  Cumhuriyet gazetesine ilan vermiştik ama peki madem öyle dediler bir şey demediler iptal ettik efendim bu arada ben hani siz şey demiştiniz trabzonda beşikdüzünde hani bir cami imamı Atatürk rozeti ile namaz kılmak istiyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Araştırın demiştim” dediği, Nermin’in “Bülent bey araştırmış beşikdüzü şube başkanımızda araştırmış bir kere imam çok iyi kaliteli ve sosyal demokrat bir imammış” “Komplo kurulmuş” “İşin öyle olduğu söyleniyor Evet yurtdışını kazanmış aydın fikirli olduğu için onu göndermemeyi düşünüyormuş zaten şey” “Evet Evet komplo kurmuşlar” “Buda en güzel bu şekilde halletmişler” “Onun için Hatta biz imamın arkasına geçmeyi düşünüyoruz böyle açıklama yapmayı düşünüyoruz dediler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yok canım onları ilgilendirmez” dediği,

Tape No:6123, 11.05.2008 tarihinde saat 14:09’da Ferit ile yaptığı görüşmede özetle; Ferit’in “Paşam ben Ferit nasılsınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “merhabalar sayın rektörüm siz nasılsınız” dediği, Ferit’in “Valla iyiyiz bir mücadele gidiyor... ... nasılsınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Valla iyiyiz uğraşıyoruz işte nasıl karadeniz bölgemiz üniversitemiz,” dediği, Ferit’in “şimdi işte bu sene seçim şeyi olduğu için şimdi onla uğraşıyorum biraz o yüzden bir yere gidemiyorum hep işte bu seçimde grubun dağılmaması lazım çünkü benim dışındaki bir adayda birleştirmek istiyorum ki büyük paketle hiç değilse tek isimle yani yukarıya büyük bir oy farkıyla gidelim ki ellerini biraz zorlayalım, istiyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Zorlayalım diye düşünüyorsunuz” dediği, Ferit’in “Şimdi ön seçim filan yaptırıyorum onun toplantıları şeyleri oluyor işte onun işine giriştim yani,bugünde şimdi tabii” “bugünde tabibler birliğinin seçimi vardı burda şimdi ona destek oluyoruz ki tabibler odasını da kaybetmek istemiyoruz,inşallah kazanacağız onu da onu arkadaşlara şimdi orda şu anda geldik burda işte seçimdeyiz hep beraber o seçimi halletmeye çalışıyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “sayın rektörüm ben şunun için ee aradım zatalinizi” dediği, Ferit’in “Buyrun buyrun paşam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “bu ayın 19 unda biliyorsunuz bu Hande Dalkılıç ın bir şeyi olacak” dediği, Ferit’in “evet,herşeyimiz hazır bekliyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hazır dimi tamam bende gelicek sizce bir sakıncası yoksa” dediği, Ferit’in “Öyle mi… çok seviniriz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ondan sonra Samsun şube başkanını aradım dedim ki eğer mümkünse ondar bir bir buçuk saat önce nasıl uygun olursa” “...deki şube başkanlarımızla ADD şube başkanlarımızda gelirse onlarla da bir sohbet toplantısı yapmış oluruz bu fırsatta ondan sonra” “Başka bir odada tabi ondan sonra gideriz konser salonuna geçeriz” dediği, Ferit’in “Olur şöyle bir şey bile olabilir o konferans salonunun iç yanında hemen bir küçük oda var ben orda yer ayırırım size” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Siz ... eee... bir eşgüdüm sağlarsınız di mi” dediği, Ferit’in “Tabi tabi şimdi ben hemen şeyle konuşurum bizim Muratla konuşurum derim ki böyle böyle organize et derim Murata ona göre şey yaparız,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam o da yeni seçilmiş görüştüm kendisine de söyledim ben” dediği ve görüşmenin devamında Ferit’in “belki şöyle bir şey olabilir ben çünkü bu şeyi bıraktıktan sonra rektörlüğü 6 ağustosta e bu karadenizde bence ee onu bende arkadaşlarla şeylerle burda konuşayımda gene bu karadeniz bölgesinden ben ayrılıyım istiyorum,ama burda etkili olacak bir rektör arkadaşımız gene olsun ki Karadeniz Bölgesinde bu işlerde çünkü odur elinizde özel kalemiyle şeyiyle etki alanı yüksek oluyor,ben de böyle bir arkadaşa bunu devretmiş olurum yani bu bölgenin şeyini diye düşünüyorum,” “Valla ben birazcık burda kendi biraz bölümümde çocuk cerrahisi ile uğraşmak istiyorum paşam ya biraz şeyim var yani bi ara vermek istiyorum, kendime çok biraz şeyim oldu yani bu sırada moral olarak ta şeyim iyiyim moral olarak ta bir sıkıntım yok ama sosyal hayatım ve şeyim ile ilgili olarak da bir şöyle bir nefes almak istiyorum,bi bir dönem hiç değilse” “Ama bütün gücümle zaten bu grupla beraberim bundan sonrası için de böyle ben ama bir bi temasta kalalım ben eğer isimler yönünden bu bölgedeki bir yetkili bir arkadaşın olmasını gene büyük avantajı olacaktır çünkü çünkü mesala şimdi salon tahsisi oluyor, şu oluyo bu oluyo her türlü iş oluyo yani” “Yani o tür bir şey olmasında büyük yarar olur diye düşünüyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu hocam siz o zaman bir şey yapın da bir ön çalışmayı yapın görüşelim ondan sonra” dediği,


Tape No: 6124, 11.05.2008 tarihinde saat 14:44’te Alpaslan ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Alpaslan hocam rahatsız etmiyorum inşallah” dediği, Alpaslan’ın “buyurun efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ben Şener Eruygur” Taner  paşamla görüşmüşsünüz” dediği, Alpaslan’ın “Evet uzun uzun görüştük” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “çok değerli zatialinizin buyurduğu konular” “Beni en çok meşgul eden hususlardan bi tanesi bu Genel  Sekreterlik konusu” dediği, Alpaslan’ın “Evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Birde bu Sina A. le ilgili siz bir ön konuşma yaparmısınız  yarın ben kendisini arıyacam” dediği, Alpaslan’ın “Benden istenen bu Genel Sekreterlik içinde” “Sizin aklınızda kim var sayın paşam” “Bence bu işi çok iyi yapacak iki isim var” “Tamer paşa  veya Noyan U.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamer paşa Temar paşaya ben bi öneririm ama çok ayıp olur mu bilmiyorum yani” dediği, Alpaslan’ın “Hayır ayıp olmazda şeyi de söleyin teredütümüde söleyim” “Tahmin edeceğiniz tereddüt iki tane önemli göreve iki asker kökenliyi koymak istismar edilir mi acaba” “İstismar edilir mi acaba aslında bence benim şahsım için hiç bir mahsuru yok” “Ama bunu düşünelim bir Sinayı arıyacam” dediği ve görüşmenin devamında Alpaslan’ın “mesela bizim TÜMÖD e TÜMÖD in başkan yardımcısı doğru dürüst  uğramıyor bile yani gün kaç defa ısrar ettiğim halde” dediği,

Tape No: 6125, 12.05.2008 tarihinde saat:18.35 te X Bayan/Durak K. ile yaptığı görüşmede özetle; X Bayan’ın “Demokratik Sol Parti Ankara başkanlığı” “Müsaitseniz İl Başkanı Durak K. bağlıyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “…Durak merhaba nasılsın” dediği, Durak K.’un “iyiyim sağolun efendim siz ne yapıyorsunuz ne var ne yok” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Saol iyiyiem Ankaradayım dün seni gördüm uzaktanda” dediği,  Durak K.’un “Valla genel başkanım biz sizin adınızın geçtiği her yerde varolan gücümüzle destek verip” “Yardımcı olmaya çalışıyoruz Nermin hanım aradı bizi” “13-14 kişi geldik hemen hemen” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Ölemi çok güzel sölemediler bana böle böle desteklediler diye” dediği, Durak K.’un “ ben orda bi şeyi efendim belki size değilde  yetkililerin hahi onu yapması gerekir bundan sonra dahada çoğalıp artmak için o tür gecelerde insanların biraz onure edilmesi lazim yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “tabi canım tabi doğru”  “Tabi onlar orda açıklanır şunlar geldi şunlar geldi diye bak çok önemli bir şey benim devamlı isatediğim sizinde bu işin içerisne girmeniz ve bi yerin bahçesi olmatan arka bahçesi olmaktan kurtarmak” dediği, Durak K.’un “ bundan sonda yaptığımız etkinliklerde ben orayı kendi etkinliğimiz gibi görüyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “tabi” dediği,

Tape No: 6126, 17.05.2008 tarihinde saat:15.07 de K.Y.A. ile yaptığı görüşmede özetle; K.Y.A.’un “Fikri Sağlar bi yazı yazmış”  “Müthiş müthiş bi şey şimdi Karadayı paşayada telefon haberi yok şimdi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ama yani biz doğru olduğunu zannetmiyorum efendim yani” dediği, K.Y.A.’un “Doğru olmasa bi açıklama gelmez mi efendim” “Anayasa Başkan Vekilinin polisler tarafından iddaları sonrası Ankarada heyecam doruk noktasına ne oluyoruz oysa dinlenme iddaları falan diye gidiyor” “1988 yılında genel sekreterliğini yaptığı SHP nin genel başkanı falan devam ediyor şimdi özetini şöle söliyim güya bunun iddasına göre ben boyuna yazıp duruyodum ya o yüzden başıma işler geldi ya” “Bu Dolmabahçe görüşmesi için diyor bilgi” “Başbakan bu görüşmede bayan Büyükanıtın yapmış olduğu harcamaları içeren bir dosyayı Genel Kurmay Başkanının önüne koymuş” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “neyi harcamış olabilir ki yani” dediği,  K.Y.A.’un “Son derece ürkütücüymüş” “Böylece bu dosyanın ortaya çıkması halinde tıpkı eski Deniz Kuvvetleri Komutanı Erdil paşanın başına gelenler Büyükanıt paşanında başına geleceği ima edilmiş o günden sonra Büyükanıt başabakanı ve AKP yi doğrudan hedefleyen açıklamalardan kaçınmış görev süresinin uzatılmasını istememesinin altında bu varmış basında çıkan Abdüllatif Şenerin Cumhurbaşkanlığı seçimi öncesi askerlerle yaptığı görüşmenin tutanakları önüne konularak seçime girmesinin önlendiği hatırlandığında yukarda ki iddanın ciddiye alınması gerekir bu konu mutlaka” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ ha öle bi şeydendemi bahsediyorlar” dediği, K.Y.A.’un “Evet bu konu mutlaka meclisde gündeme getirilmeli bi kol kıvırma güç gösterme çabası pervasrzca devam ederse Türkiye kabil kabile yönetimine teslim olur acaba bir milletvekilide çıkıpta bu memlekette neler oluyor dile soramayacakmı diyo” “Yani adam bunu söliyor yani bunu ordu nasıl kaldıracak bu töbe töbe ya bi açıklana yapılması lazım halka” dediği,  Mehmet Şener Eruygur’un “Karadayı paşam ne diyor” dediği, K.Y.A.’un “Karadayı paşa görmemiş yazıyı ama”  dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Görmemiş” dediği, Kurtul Y. A.’un “Çok felaket üzüldüm dedi zaten bir hafif şeyde geçirmiş kalp problemide geçirmiş” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ ölemi benim haberim yok” dediği, K.Y.A.’un “Evet yani bilmem birşey diyor fabrikasyon bi şey bi şey varmış onda tehlikeli bir şey diyo” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ evet” dediği, K.Y.A.’un “hemen hastaneye gittim diyor bi yerde toplantıdaydım ordan çıktım hattaneye gittim işte şey yaptım diyo ama”dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben şey ayrıntısını bakmadım internette bakanın internet sitesinde vardı” dediği, Kurtul Y. A.’un “evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ orda gördüm ama ayır şey için okumadım” K.Y.A.’un “Güngör Menginin vatanda ki yazısanda” Mehmet Şener Eruygur’un “ yazısında çıkmış” dediği, K.Y.A.’un “ordan da almış şey bültenine koymuş e-kolay” “bu durumda sağlık mı kalır paşada diyor ki demişler ki ona strese girmeyin” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “nasıl girmilecez” dediği, K.Y.A.’un “ben 28 inde gidiyorum zaten Bodruma nasıl olsa” Mehmet Şener Eruygur’un “Ölemi ben daha bizim 1 ay daha var efendim” dediği, K.Y.A.’un “evet evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “1ay daha var ondan sonra görüşürüz” dediği, K.Y.A.’un “epey epey gelişmişler var yani” Mehmet Şener Eruygur’un “öle öle oradadaha iyi görüşürüz” dediği, K.Y.A.’un “tabi tabi efendim saygılar hanım efendiye de saygılar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ ben saygı sunuyorum” dediği,  

Tape No: 6127, 19.05.2008 tarihinde saat:23.30 da Cansu S.’ın çektiği mesajda; “Kaçak bi kayboluyorsun, tekrar ortaya Çikiyorsun.” yazdığı,

Tape No: 6129, 20.05.2
008 tarihinde saat:10.27 de Selman…? ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Selman paşam merhaba” dediği, Selman’ın “Nasılsınız sayın komutanım” “Samsundamısınız komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ferit hocan burda değil onların bir etkinlikleri var” dediği, Selman’ın “Komutanım şimdi bu Selvi ile ilgili o malum yerde kiminle görüşmek gerekiyor komutanım” “zamanda geldi çok sıkştık”dediği,Mehmet Şener Eruygur’un “anlıyorum anloyorum” dediği, Selman’ın “isim alabilirmiyiz komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kemal Y. söledim ben” “Kemal Y. emekli korgeneral var ya” “ona söledim belgeleride ona verdim ben sana dönücem dediği Selman ‘ın “o ordamı görevli komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “O... başkanını çok yakından tanıyor” “başkanını yakından tanıyor ben seni arıyacam bildiricem aklımda aklımda” dediği, Selman’ın “Komutanım orda işte kiminle görüşülmüşse bi çünki içeri almıyorlarmış selviyi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Almazlar ki oraya zaten”dediği, Selman’ın “görüşme yapmak için”dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “evet evet”dediği, Selman’ın “o işte takip etmek bakımından” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ben bildiricem biraz sabırlı olalım olmazmı” dediği, Selman’ın “yaklaştıda tayinler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Bide buradan bi konu ….. bu kültür merkezi ile ilgili oralardan halı kilim  filan oraların şeylerin varmış her halde  eskiliği varmış herhalde” dediği, Selman’ın “nerenin komutanım” Mehmet Şener Eruygur’un “ya kili vesaire  falan şöle bi kaç parç bi yerlere gönderiyormusunuz herhalde belediye olarak”  “halı kilim falan bölgenin şeylerinden” dediği, Selman’ın kilim değilde halı olabilir komutanım” “biraz yani kullanılmaya yakın temiz falan halı bi kaç tane” dediği,   Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam tama öle bi şeyler olabilirse iyi olur oraya çünkü...” dediği, Selman’ın “Tamam komutanım... bakalım sağdan soldan bulalım gönderelim” dediği, 

Tape No: 6130, 20.05.2008 tarihinde saat:19.54 te Kemal…? ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal’in “efenidm” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “kemalcim merhaba iyi akşamlar dediği, Kemal’in “iyi akşamlar Şener paşam nasılsınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ ya sen ya cep telefonunu hiç kullanmıyorsun gine” dediği, Kemal’in “Bu gün şarj ettim şeyi hin kartı şey yapmış bozulmuştu kilidi” “şarj ettim bugünde unuttum  gittim orudu evine” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “alışamadığım için diyorsun”dediği, Kemal’in “valla alışmadık nasılsınız nasıl hanımefendi çocuklar nasıl” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ iyidir saolun ben şimdi Samsundayım İstanbula dönüyorum” dediği, Kemal’in “Evet sen bana bi şey bırakmışsınız ben onu takip edicem onu hiç müracaatı oldumu oraya” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Olmadı ben bu Selman paşaya söliyim mi senle bi irtibat kursun” dediği, Kemal’in “Olur ben ona ulaştırayım aslında onu internet aracılığı ile onlar bi sürü bi şeyleri falan var” dediği, Kemal’in “ internet sitesine girsin ne isterikleri orda var” “ondan sonra bi adres var o adrese gönderiyor istedikleri şeyleri”dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ heee yani sen konuşmuşsun ondan sonra …”dediği, Kemal‘in “tabi tabi konuşurum bu kere müracat etmesi lazım çünkü internet sitesinden o şeylerini yapıyorlar sonra  konuşuruz” dediği,  Mehmet Şener Eruygur’un “Bi yerde şuanda Milli Savunmada çalışıyor” dediği, Kemal’in anladım anladım biliyorum” “hani müracat etmesi lazım müracat ettikten sonra şey yapılacak internet sitesine girsin” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ oraya şey yapsın ondan sen” dediği, Kemal’in “ondan sonda biz şey yaparız canım”dediği, Kemal’in “Yardımcı oluruz söleriz ilgililere” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ ha ben senin numaranı vericem Selman paşaya” “nasıldı….hanım” dediği, Kemal’in “idare ediyor işte kontrolleri devam ediyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “geçen gün konuşmuşlar mukaddesle” dediği, kemal’in “evet görüşüyorlar dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ oldu canım ne zaman gidiyorsun” dediği, Kemal’in “haziranın 5 inde bi kontrolleri var bakalım işte doktorun taafsitesine göe hareket edecez” dediği,

Tape No: 6131, 20.05.2008 tarihinde saat:19.59 da Selman P. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Selman Paşam bugün arkadaşlar vardı tam rahat konuşamadım” dediği, Selman’ın “evet sayın paşam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öğleden sonrada Kemal paşa ile tekrar görüştüm da ben” “Şimdi şöyle söylüyor internet sitelerine girip ordan bi resmi müracaatlarını yapsınlar dedi şeye oraya” “Ondan sonra ben telefon numarasını verecem kendisine benimle de bi ondan sonra görüşsünler dedi tamam mı sen şimdi” dediği, Selman’ın “yaptıktan sonra mı komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Söymedim şuan çılışıyor Milli Savunmada tamam dedi ne olursa olsun o mürücat öyle oluyor dedi” “Şimdi Kemal Y. Paşayı sen tanıyormusun” “0312 biraz öncede görüştüm ben evinde şuanda” “4..” “4..” “he benim sınıf arkadaşım zaten biliyorsun”  “Tabi Asayiş Kolordu Komutanlığı falan da yapmıştır biliyorsun sonradan 4. kolordu komatnılığı”dediği, Selman’ın “evet sayın paşam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “O müracaatlarını da yapsınlar banada bilgi versinler dedi ama sen bi ön görüşmede yap istersen oldu mu” dediği, Selman’ın “ben yaptıktan sonra mı görüşecem yani şu müracat yapıldı desem yarım arasam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ He müracatı çoçuğa söyledim yarım sabahleyin yapacak de” dediği, Selman’ın “tamam anladım komutanım” dediği,

Tape No: 6132, 21.05.2008 tarihinde saat:15.57 de O”sman A. ile yaptığı görüşmede özetle; Osman A.’ın “ben müsaitim yani siz uygunsanız bir iki bir şeyler arz etmek istiyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi de şimdi şöyle saat ben beşte bir şube başkanı gelecek Şemsipaşa lokantasınada olacak” “saat beşi mesela çeyrek geçe yirmi geçe gel istersen oraya” dediği, Osman A.’ın “ha ben şimdi İzmirdeyim malum, İzmirdeyim” “İzmirdeyim ama yani şey ise telefon ile görüşmek müsait ise şey yapayım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “olur tabi” dediği, Osman A.’ın “Şimdi Kurultay ile ilgili bazı alt yapılar var da burada Hayrullah ı tanıyorsunuz bizim şeyimizi Konak başkanımızı” Mehmet Şener Eruygur’un “evet evet” dediği, Osman A.’ın “O hafta sonunda bir Ankara ya gelecek siz Ankara ya ulaşma şansınız var mı hafta sonun da” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hafta sonunda orada olacağım evet” dediği, Osman A.’ın “Birincisi bu Tuncay ÖZKAN onun o biz kimiz ekibi” “Onlar bir yol tutturmuşlar oldukçada etkili olabilecek çalışma içindelermiş” “Şimdi onu bilmiyorum tabi Tuncayla arada ki ilişki ama Tuncay ı karşıya almamak ..onu yana almak ihtiyacı var diye bana bildirdiler” “İkincisi pazartesi günü burada Erol M. vardı Erol M. işte bir konferans için gelmiş Barodan benden önce konuşmuş sonra uçağa yetişim diye gitti başa baş görüşemedim şöyle bir duyum aldım bana dediler ki bizim Dursun Ali, Erol M. nın işte şubelere gitmesine refarans vermiyormuş konferanslar vermesine gibi” Mehmet Şener Eruygur’un “ yok canım yok canım ee” dediği, Osman A.’ın “Öyle bir şey geldi onu da bir dikatinize sunim oldukça olumsuz bir konu” “İki tane yani şindi burda ilk verilen mesaj” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ama o İzmirde” dediği, Osman A.’ın “Tuncay Özkan ın” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İzmir de o arada bir kaç şube var ama önemli değil onlar” dediği, Osman A.’ın “Heh Tuncay Özkan ı Tuncay Özkanı ı mutlaka karşıya almamak yana çekmek gerekiyor” “Onu bilgi olarak sunim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “:Onu söyleyen konak değil mi söylüyor” dediği, Osman A.’ın “Hayır bunu İzmir genel manzara olarak sadece Konak değil o ayrıca gelecek size bazı bilgiler görüşecek hafta sonunda bilgiler sunacak ama şimdi yaptığım genel manzaradan şu Tuncay Özkan meselesini Sürat ile halletmek gerekiyor” “Ha onu yani karşımıza almayalım yanımızda olmasını sağlayalım diye” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “anladım” dediği, Osman A.’ın “Genel bir manzara bu sadece Hayrullah ın değil” “Onun dışında ...bir çoğunluğun fikri bu” “Ben İzmir deyim şimdi bu platform toplantısı vardı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un he anladım” dediği, Osman A.’ın “Arkadaşlarla onlarla görüştük” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kuzugudenin oradaki pozisyonu nasıl” dediği, Osaman A.’ın “Kuzugüdenlioğlu sevilmiyor tutulmuyor” “Kuzugüdenlioğluna karşı bir muhalefet var ve onu da aşabilecek hiç bir şey yok sevilmiyor adam sevilmedi onu da bilginize sunim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Peki oralarda o Türkan ın şeyleri varmış her halde” dediği, Osman A.’ın  “Yok yok Türkanla filan bir şey olacağı yok o artık sorun olmaz ama Kuzugüdenlioğlu şey değil yani tutulmuyor onu haberiniz olsun” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Anladım peki” dediği,

Tape No: 6133, 22.05.2008 tarihinde saat:21.34 te H. Yavuz I. ile yaptığı görüşmede özetle; H. Yavuz I.’ın “Bu birisi Albay arkadaşımız var eşi de Binbaşı Erzurum Fevziçakmak Hastanesi Başhemşiresi bu da bizim gibi” “Evet Kemalist böyle çok sağlam bir grup arkadaşlar” “Siz Erzurum a gittiğinizde o sivil giyinip gelmek istemiş Binbaşı” “Oranın Başhemşiresi diyor ki Yavuz abi diyor masada Kolordu diyor tezgah düzenledi bizi oraya göndermemek için yani hiç destek vermedi oradaki konferansına ve bilakis engellemek için çapa gösterdi diyor ne düşünüyorsun kimdir ...” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He orda Erzurum da benim konferansım ne zamadı ya ha geçen seneydi  evet engel mi olmuşlar” dediği, Yavuz’un “He engel ol dedi ki istesek vermezdi engel oluyor hatta ben diyor Kemalist çizgide bir adamım diyor Yavuz abi sen beni tanırsın diyor Binbaşı kız burada kocasıda Albay hala görevde bunlar şey Reha nın takımı ..şeyden tanıyorum bu çocukları ben Komondo Tuğayından tanıyorum işte bi babaları vefat etmiş ben baş sağlığı diledim aldım onları da bir yemeğe çıkardım karı koca çünkü sinirleri bozuk”  “Bu arada konuşma konuşuyoruz diyor ki Dilek Binbaşı Yavuz abi diyor biz gitmek istedik ben sivil giyineceğim şimdi ben Atatürçünün Kemalist çizgide bir adamım ben diyor ve engellediler bizi biliyormusun Kolordu Engelledi diyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İyi hadi maşallah belki sarma sarmışlardır da şeylere gitmeyin diye .....onun için” dediği, Yavuz’un “Valla bilemem evet üzüldüm bende hani”  “Üzüldüm yani biz çünkü diyor Komutanı seviyoruz diyor biz Atatürkçüyüz diyor onu yapacak olan geçen sene mi gittiniz Komutanım siz geçen sene” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Geçen sene geçen sene” dediği, Yavuz’un “sene evet bu kızı dört senedir oranın başhemşiresi” dediği, “Geçen sene mi evvelki senemiydi gece eve geçemedik .....” dediği,

Tape No: 6134, 23.05.2008 tarihinde saat:10.39 da Nihat B. ile yaptığı görüşmede özetle; Nihat B. ‘un “Hıı katılacakmışsınız haber aldım onur duydum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet efendim” dediği, Nihat B.’un “Şimdi ben o gün hemen telefondan söylemedim size şöyle bi durum var taktir sizlerin diyecem  artık şimdi emekli olunca bi iki yerden devlet üniversitesi ve vakıf üniversitesinden şöyle teklif geldi  birisi  özellikle ..... Ufuk Üniversitesinden” “İşte bi dekanlık falan önerdiler başvuru yaptırdım ama hala bi takım bi şeyler yok mütevelli ile görüşeceklermiş” “… tam zamanında ….bu dekan vesaire olanlar” “bizim üniversiteler gibi değil yani mesaiye falan dikkat etme olurmu olmazmı hiç bilmiyordum şuanda kesin değil” “yani bir mütevetlik durumu olduğu için o gün evet veya hayır diyemedim” “Ama bu arada toplanabilirler bizim Yekta bey de öğrendim ki sonradan şeydeymiş mütevellideymiş” “ne zaman belli olur onu bilemiyorum” “orayı gerince yani yeteri kadar.. ” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ O zaman zor olurmu diyorsunuz evet” dediği, Nihat B. ‘un “He öyle bi durum var onu bu takdim edeyim dedim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ O zaman şöyle yapalım Bilim Danışma Kuruluna yazrıralım öyle mi yapalım” dediği, Nihat B.’un “tamam lütfederseniz oraya çok isterim orda olmayı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Öyle bir şey yapalım ki o zaman, Gerçi ben esas genel yönetimde  istiyordum sizi ama evet şimdi … olunca bu şey diyemeyecem tebi ekmek parası o da” dediği, Nihat B.’un  “Evet evet yani bi de şey hemen bırakmak istemiyorum çünkü acaba pasif mi oluruz emeklilikte biraz daha aktif böyle çalışmaya devam edelim dedim”  dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ O zaman öyle yapalım hocam Bilim ve Danışma Kurulunda oldu mu efendim” dediği,

Tape No: 6135, 24.05.2008 tarihinde saat:11.16 da Ensar Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Ensar Ö’ün “ Paşam günaydın ben Ensar Ö. rahatsız ettim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Esnan ben şöyle bir saat sonda görüşelim” dediği,   Ensar Ö.’ün “Hayır hayır birşey söyleyim Çevik Paşa yurtdışındaymış bugün buluşmayalım” dediği,  Mehmet Şener Eruygur’un “Öylemi peki oldu efendim oldu oldu”  dediği

Tape No: 6136, 28.05.2008 tarihinde saat:13.28 de Ali E. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Ana fikir şöle diyecez yani ulusalcı bir anlayışla efendim uluslar arası bir yarışmada aldığımız başarıdan dolayı sizi yine aynı şekilde yürekten kutluyoruz özellikle kutluyorum özellikle bu uluslar arası ortamda eee kötü örneklerinde olduğu gibi degil Ulasalcı bur tavırla ülkemizi ve ulusumuzu orda anımsamınız anımsatmanız bizim için gurur kaynağı olmuştur suzu kutlar başarılarınızın devamını dilerim filan gibi bir şey olur mu” dediği Mehmet Şener Eruygur’un “Tamer paşa” dediği, Ali E.’ın “Bu sene şey gelecek buraya almanyadan bilefelteki mehmet ali gelecek hani hatırlarsın ordada bize büyük yakınlık göstermişti dursunun yanında” dediği,

Tape No: 6137, 28.05.2008 tarihinde saat:14.43 te Muhammet G. ile yaptığı görüşmede özetle; Muhammet G.’in “Yani yani bize ne görev düşer elimizden geleni yapacaz Paşam” “sizle beraberiz yani o konuda  bi sıkıntı yok” “Bi ablamın oğlu varda bu Elektronik Astsubayı bu Gediz Gemisinde” “Fakat bu yüksekokulda öğrenci” “Elektronik Astsubay yüksek okulda öğrenci bu Erdekte mayın gemileri varmış” “Oraya gitmek istiyo bu gemidede herkesin tayini çıktı diyo bi tek ben kaldım filan diyo o konuda ona bi yardımcı olabilirmiyiz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Çocuğun ismini alalım ama ben söyleriz yani ne nasıl etkili olabiliriz bilemiyorum onun isteği tayin isteği filan olmadan olmaz bunlarda ama” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ sen çocuğun ismini ver bakalım” dediği, Muhammet G.’in “Ali A.” “şeyi Elektronik astsubayı” “ sicilide 2002 ye 2..” dediği

Tape No: 6138, 28.05.2008 tarihinde saat:16.14 te Hakan D. ile yaptığı görüşmede özetle; Hakan D.’nun “Ben sizden görüşünüzü alayım istedimde bu şimdi Halil G. diye birisi varya Bahçeşehir” “O problemli bir olay var sanırım şimdi bu adam biraz önce aradı beni ordan Lüleburgaza gelip benimle görüşmek istediğini söyledide” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kendisine hissetdirme ama bu emlakçı ve bu işten tek böyle menfaat teminine çalışan birisiymiş” “Efendim bu temsilcilik verildi bi gruplan beraber” “Bide o gün toplantıdada söyledim orada bi Sanayici var Fadıloğlumudur Faki Faki Fakioğlumudur nedir” dediği, Hakan D.’nun “bide Tüncay Özkan  gelmesinmi dedi ben  dedim benim için sorum değil ama Genel Başkanımla bunu paylaş” “son gelişmeler de hani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “onu söylemedi bana” dediği, Hakan D.’nun “He arayacak sizi ona göre”  dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ tamam oldu yani tamda işte şeybi şeyde söylemiyorum aslında Hakan” dediği, Hakan D.’nun “ Bakın ben size şunu söyleyim sadece Tuncay fiziksel olarak baktığımızda hiç benim sorunum olmayan birisi” “ama bu kişisel ilişki açısından bunları hiç düşünmüyorum yanlış anlaşılsında istemiyorum ama toplumda tartışılmaya dönük bir ortam var biliyormusunuz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “evet tabi” dediği, Hakan D.’nun “burda burda he yani buna çok dikkat etmemiz gerekiyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Yo o zaman hiç daha yukarıya falan çıkmadan aşada çözümlemeye çalışın odlumu” “Şimdi şöyle yalnız bunu dillendirmemek lazım ne oldu bitti ben ona söyledim o böyle dedi bu böyle dedi noktasına getirmeyin” dediği, Hakan D.’nun “onu merak etmeyin siz sadece ben endişem şu han birinci derecede  ikiniz görüşmüş olun diye bunu söylemiştim” “Öteki türlü hani o onu dedi bu bunu demiştide o kabul etti etmedi olmasın istiyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He ondan sonra bilmem nereye çıkar ... şöyle oldu  böyle oldu denir” Hakan D.’nun “çokta abartılıyo zaten” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yani bi çokta önemli bi tarafı yok ama işte dediğin gibi aynen  bazı sıkıntılarıda var” “Oldu o çocuğa İbrahim beyi dinleyin bir sorun olmasın” dediği,

Tape No: 6139, 28.05.2008 tarihinde saat:16.39 da X Şahıs/ Mustafa Y. ile yaptığı görüşmede özetle; X Şahsın “Saygılar Uludağ Üniversitesi Rektör bey uygunsanız görüşmek ister” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Gazeteyi de açmışınız ordakileri kutluyorum” “gelmediniz ama ne yapalım” dediği, Mustafa Y.’ın “Yani gelemedim çünkü biliyorsunuz şimdi çok yoğun geçiriyorum günlerimi bide perişan vaziyetteydim ben” “cumartesi sabahı bir kahvaltı yapalımmı baş başa” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ tabi olur” dediği, Mustafa Y.’ın “ben sizi alırım evde yaparız” “O zaman cumartesi sabahı işte saat dokuz buçuk gibi size geliyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şeyi o konuda o birinin yaptığıkonuşma var ben o konuda müteredditim yani biraz benim kafama uygun gibi gelmiyor”  “hani o birisi sizinle görüşmüş ya”dediği, Mustafa Y.’ın “ha ha bi gelecem zaten çok detaylı konuşacaz” “Bende de bi çok bilgiler var onu detayıyla bir görüşürüz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ tamam biraz bana olmaz gibi geliyor” dediği,

Tape No: 6140, 30.05.2008 tarihinde saat:16.17 de Engin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Engin’in “Sağolun Paşam ben sonra size ulaşamayınca Tamer Paşamı aradım” “O da size size zaten bilgi verecek bu Ömer Faruk E. aradı beni o güzel bir insandır değerli bi çocuktur biliyorsunuz” “Ona bu Anıl Ç. ler işte Kazancı falan” “Benimle Danışma Kuruluna alıyoruz seni listeye adını yazacağız demişler” Mehmet Şener Eruygur’un “O bizim adamımız oluyor dediği, Engin’in “şimdi bende” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ sizde sizde birlikte tabi” dediği, Erkan’ın “bana danıştı Ömer de sağolsun abi böyle bir teklif var ne diyorsun dedi aman dedimya ne yapıyorsun” “onlar dedim zaten … haline geldiler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Başkanım o yani olar ne yaptılar ki ne yapacaklar” dediği, Engin’in “he sakın dedim biliyorsun Şener Paşada seni ne kadar sever Ömer”  “ben zaten düşünmüyorumda abi dedi neler oluyor burda dedi bunlar kim dedi ayrı bir grup mu oludular dedi bunu dedi test etmek istedim dedi otur oturduğun yerde evet” dediği, Erkan’ın “ya bilginiz olsun diye size şey yapacaktım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ tabi sizde hem Emin beye de söyleyin hem zataliniz içinde zaten” “Orada görevlisiniz aman ha aman ha şimdi bu tabi bu Ertuğrul bi türlü şey tam bir şey pehlivan yani” dediği, Engin’in “Anıl Ç. Grubunu almış arkasına Anıl Ç. ve Doğu Perinçek grubu arkasında” “evet evet o konuda size bi bilgi vereyim istemiştim” “Ömer katiyen kabul etmiyor zaten girmeyecek” “eğer o müsaade ediyorsa zaten bizim grubumuzda yer alır” dediği, Erkan’ın “her zaman dedim bizimle berabersin sen zaten ayrı görmüyoruz dedim kendisineakşamra kulağınızı çınlattık biraz akşamda toplantı vardı, dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ öylemi toplantı var mıydı” Erkan’ın “Akşam evet biz kendi aramızda şöyle bi toplandık yine 20 kişi kadardık” “İlhan Selçuk ...” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamer Paşamda varmıydı” Erkan’ın “olmazmı Tamer paşasız olurmu” Mehmet Şener Eruygur’un “…çok memnun oldum” Erkan’ın “inşallah geldiğinizde bir beraber oluruz Paşam” “ iyi olmaya çalışıyoruz  Paşam işte bu ülkede ne kadar iyi olunabilirse ona göre…” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ İlhan beyden bahsediyordun… var mıydı” Erkan’ın “İlhan abiyle de telefonla konuşturdum Halaoğlunu verdim telefonu” Mehmet Şener Eruygur’un “Evet ... rahat bırakmak lazım yaşlı inan bi kendine gelsin evet” Erkan’ın “Çok memnun oldu ama”  “Bu grubu dağıtmayın dedi”  “Bu grup bugün en bu ülkede dedi en saygın gruptur umut veren bir gruptur bende düzelir düzelmez katılacağım tekrar dedi toplantılara” dediği

Tape No: 6141, 02.06.2008 tarihinde saat:13.30 da X Bayan/M.Y. ile yaptığı görüşmede özetle; X Bayan “Bursa Uludağ Üniversitesi” “Uygunsanız Rektör beye arzedebilir miyim”Mehmet Şener Eruygur’un “Sayın Rektörüm” dediği, Mustafa Y.’ın “Paşam bişey söyliyecem biz çalışmaya başladık da” “Lütfiyede söyledim hem Turgutla görüşecek” “Hemde bir genel nabız yoklayacak” “ADD Edirne Başkanı ile ilgili bilgiyi de toplayacaz biz” “Şimdi bir isim geldi aklımıza birden onu hemen size yazdırmak istedim çok önemli biri Gökhan G.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He o yalnız şeyci bildiğim kadarıyla bu CHP üyesi” “Yani isterse alırım tabi” dediği, Mustafa Y.’ın “Yani Gökhanla ben bi konuşayım Gökhan bize çok önemli bizim için”  “Ben konuşayım onu bi Genel Yönetime alalım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Eğer arzu ederse tabi benim için memnuniyetle ben alırım” dediği, Mustafa Y.’ın “Çok sağlam bi çocuk”  “Bide Türkiye nin geleceği olacak çocuklardan biri” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ Evet evet ... tabi tabi genç genç çok güzel olur” dediği, Mustafa Y.’ın”Onu Genel Yönetime alalım sayın paşam olur” “Bunu da siz yazın listeye ben çalışacam” dediği,

Tape No: 6142, 02.06.2008 tarihinde saat:18.00 da ABDİ ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “bi harekette olmadı sizden ses gelmedi” Abdi’nin “bu hafta hallediyorum merak etmeyin”  “en geç çarşamba günü ben söylediğim şeyi size gönderecem abi”  “Seçimle uğraşıyoruz” “Zaten ben yatırdığım zaten size bildiririm Şener Paşam” “En geç çarşamba onu söyliyim bu hafta” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam diğerlerinden bişeyler yok mu” Abdi’nin “İşte onları da organize ettim onları da işte biliyorsunuz sektör çok sıkıntı da tekstil sektörü” “Ufak tefek de olsa sizin hani Kurultay öncesi ben bişeyler halletcem yani”  “Fazla da bastıramıyoruz ...” dediği,

Tape No: 6143, 04.06.2008 tarihinde saat:13.01 da Selman P. ile yaptığı görüşmede özetle; Selman P.’nun “Komutanım şimdi bizim bu Selvi ile ilgili şöyle bi durum oldu bu Selvinin şu anda bir Şube Müdürü Mehmet Ali B. isminde bir Topçu Albay” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet Mehmet Ali”dediği, Selman P.’nun “Mehmet Ali B.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Başdoğan evet” dediği, Selman P.’nun “Başdoğan Topçu Albay şimdi bu çocuk ben size daha önce aktarmamıştım komutanım geçenlerde bişeyde bizim Selvi nin bulunduğu bi durumda bu Ergenekon davası çıktı ya”  “O zaman işte bu paşalar böyledir falan diyerek bi takım bi abuk subuk konuşma yapıyor” “Bunun üzerine Selvi de diyor ki niçin böyle konuşuyorsunuz diyor yalan yanlış bilgilere dayanarak diyor ne var diyor böyle konuşmuşsam diyor falan yani böyle biraz da geri kafalı birisi”  “Şimdi bu Selviye yüklenmeye başladı tabi biz bunun üzerinde durmadık tayinleri bekledi tayinlerde herhalde tayin olur muyum endişesine kapıldı tabi tayinlerde çıkıpta yerinde kalınca” “Şimdi hemen Selvinin savunmasını aldı işte mesaiye zaman zaman geç geliyorsun falan gibilerden efendime söyleyim hiç bugüne kadar uyarmamış bilmem ne yapmamış bu arada da”  dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Güya zemin hazırlıyor güya evet” dediği, Selman P.’nun “Evet evet komutanım bu arada da tuttu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Personel Dairesinde değil mi Selvi şimdi” dediği, Selman P.’nun  “Şeyde komutanım Personel İdare Başkanı var ya komutanım Tümgeneral” “Onun idare Şubesinde idari Şubesinde” “İdare Şubenin Müdür Yardımcısı ondan sonra komutanım bugün diğer memurlar toplamış Selvi Müdür yardımcısı ya diğerlerinden” “İşte demiş şahitlik yapın bi tutanak hazırlıyorum işte Selvi biraz önce oturduğu yerden kahkaha attı benim aleyhimde falan gibilerden diyor ki ne güldüm ne konuştum zaten kendi derdimle uğraşıyorum diyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Uğraşıyorum diyor, dediği, Selman P.’nun “Yani böyle diğer memurlara tutanak imzalat...” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben onu ben onu başka bir yoldan o zaman susturacam ben şeye bi ...” dediği, Selman P.’nun “Komutanım şuanda çok kötü durumda Tümgeneral olan şahısta hiç ilgilenmiyor” “Ama Turgut Paşam var ya efendim, Korgeneral Ahmet T.” “Ahmet T. bi çağırsın şimdi mesela bugünler bugün bi çağırsa bugün olmuş buda yani çocuk tamamen önünü kesmeye ve problem oldu iyice”  Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam peki şimdi ben hemen arıyacam” dediği, Selman P.’nun “Komutanım şöyle ki eğer bir lütfederde bi o en azından bugün o çocukları diğer memurları çağırıpta bunun sorduğunu sorsa o bile yeter yani” “Yani iyice azdı efendim tamamen Fethullahçı bi tip herhalde”  “Çok yanlışlar yapıyor yani” “Ahmet T. bunu çözerse çözer sayın komutanım sağolun”  “Yoksa çocuğu hergün ağlatıyor yani” dediği,

Tape No: 6144, 04.06.2008 tarihinde saat:15.07 da Emine ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “o Afyon eee Üniversitesi Rektörü ile görüştüm” “Afyon Şube Başkanı Yurtdışında dersteymiş, ben dedi, gelince talimat veririm” “İşte bu şeyden bahsettim ben garson vesaire, bide burada kolaylık temin edebilir mi diye” “Oktay bir haftıyı geçmiyecem bir zamanında buraya gelecek dedi,” “Ben de görevlendirdim dedi. Eğer dedi bi sorun bi şey olursa benimle irtibat kursunlar dedi, icap ederse dedi, ben dedi Afyon dan adamları koyar bi arabaya bindirir ve gönderirim dedi.” dediği,  Emine’nin “şimdi gelim ben şeyle tekrar Başkent le görüştüm, yetkili kıldıkları kişi şey diyor bana verilen talimat bu diyor, ama biz diyor eğer tekrar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Aramam hayır artık ben sürünmem demek olur yakışmaz” “Şimdi talimat veriyorum dedi ona düşen görev ... düşen görev gitsin efendim şunu da yapabilir miyiz desin yani” “Hay hay dedi şuan da talimat veriyorum dedi” dediği,

Tape No: 6145, 07.06.2008 tarihinde saat:19.34 da Alpaslan ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “bu ... ile ilgili bi soru soracaktım, siz burayı” dediği, Alpaslan’ın “Kimle ilgili dediniz tam anlayamadım efendim” dediği,Mehmet Şener Eruygur’un “Dicle, Dicle ile ilgili” dediği, Alpaslan’ın “Evet efendim, Dicle Üniversitesi ile ilgili” dediği,Mehmet Şener Eruygur’un “bi gelişme var mı şey yaptığınız mı görüştünüz mü bir yerlerlen”  “... yeni seçimler olacak ya” dediği, Alpaslan’ın “Yo malesef benim fazla bi şey edemedim ayrıntılı bilgi edinemedim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet, ... bi kolaçan ederseniz ondan sonra bi görüşelim efendim” dediği, Alpaslan’ın “Ben şeye güveniyorum, bizim ADD nin ordaki Şube Başkanı sizin” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evetde Rıza Hoca bana söyledi de” “Bi olumsuz gelişme olmasından endişe ediyorlar” “Öbürünün tekrar, ee devamı gibi birşey bahis konusu mu bilmiyorum” dediği, Alpaslan’ın “O zaman ben Şube Başkanımızla mı i temas mı arasam önce acaba önce, ayrıntıları” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Olabilir, olabilir, ben o zaman söyleyim o sizi arasın, olmaz mı efendim” “Ben benim bildiğimden daha fazla ayrıntı onda vardır herhalde” dediği,  Alpaslan’ın “Ondan bi öğrenim, ben o zatı çok olumlu buluyorum bilmiyorum yani”
Tape No: 6146, 11.06.2008 tarihinde saat:11.11 de Erol ile yaptığı görüşmede özetle; Erol’un “Sayın genel başkanım emredin buyurun” Mehmet Şener Eruygur’un “Erol bey şeyle irtibat kurdunuz mu Metin beylen Kuzugüdenlioğlu ilen” dediği, Erol’un “Metin beyle Celal beyle görüştüm” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Görüştünüz tamam onu dikkate alsınlar o sizin yaptığınız öneri tabi temelde doğru sadece genel efendim üst  görevlerde ilgili olanlar sürdürülebilir diğerleri ayrılsınlar diyorsunuz o tabi tartışılabilirde prensip olarak onları kabul ediyorum diğerleri zaten aşağı yukarı savunma şeklinde yapmışsınız Metin beyle de görüştünüz zaten” “Evet şimdi listede olacaksınız şimdiden o bölgeldede çalışmaya da başlayın onuda bir  haber vereyim dedim” dediği, Erol’un “Görüşüyoruz Cumartesi Alapdere ile toplantı yapacaz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “şimdi  tabi en önemli sıkıntılardan bitanesi bu işte Erdoğan K. adı altında bu Süleyman P. eee münasebetsiz münasebetsiz yazılar yazmayı sürdürüyor” “Efendim adamlar zaten bir taraf zaten saldırıyor  buda böyle ne yapacağını bu çocuk niye bilemiyor niye değerlendiremiyor zaman zaman  acıyorum da kendisine yani bir şey içerisinde düşünceyi bir tarafa bırakmış  sadece saldırıyor belkide yine en son savunulacak kişilerden birisiyim onu ama olacak iş değil bu niye böyle yapıyor yani ben anlayamıyorum bu mantığını anlayamıyorum”dediği, Erol’un “Şimdi böyle kişisel hırslar gelişiyor bu Ahmet S. vakası var o da aynı tibe dönüştü” “Öyle değerlendiriyorum ben bizim üye delegasyon yapımızdada bir etki sağlayamaz bu tür saldırganlıklar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet evet Neyse yani ben sadece bir dertleşmek amacı  ile söyledim insan zaman zaman zaten büyük sıkıntı duyuyor görüyorsunuz o taraf gazetesinin yazıları mazıları filan” Erol’un “Ben kendisini uyardım zonguldak a da geldi gelebilir miyim dedi” “O bölge yön eylem planında o dabirşeyler söylemeye çalıştı ben dedim sizin bildiğiniz Ankara İstanbul delegesi gibi değil  bizim delegemiz böyle konuşursanız ADD içinde kavgalı diye düşünürler böyle yapmayın dedim  sizi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Efendim şeye zamana vakite şey veriyor malzeme veriyor onlarda  onu takip ediyorlardır zaten” dediği, Erol’un “Ondan sonra çantasını aldı gitti Ankaraya orda kalacakmış işte iki gün” “Yani biz kendi yapımız içinde görüşüyoruz sayın genel başkanım” “Görüşürüz cumartesi de  toplantım var orda 2 şubeyi üyeler dahil toplayacağız sadece delege değil” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Toplayacaksınız tabi” dediği,

Tape No: 6147, 12.06.2008 tarihinde saat:17.24 de RIZA ile yaptığı görüşmede özetle; Rıza’nın “Paşam saygılar ben Rıza Diyarbakır dan” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sağolun Rıza Bey, merhabalar, merhabalar, nasılsınız?” dediği, Rısa’nın “Nasılsınız, çok teşekkürler Paşam, saygılarımı sunarım, sizler nasılsınız?” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sağolunuz bilmukabele, sağol iyim, iyim valla, buyurun” dediği, Rıza’nın “İstanbul da mı Ankara da mı Paşam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İstanbul dayım” dediği, Rıza’nın “Haa, nasıl gidiyor şeyler hazırlık” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İyidir, iyi bir problem yok gibi gözüküyor”  “Oralardan ne haber” dediği, Rıza’nın “Bizim fena değil işte, seçime gidiliyor Paşam, bakalım işte bu biz her ne kadar şey işte Behçet Bey iki verdiyse daha ziyade şeyin üzerinde duruyoruz işte Recep I. Beyin üzerinde duruyoruz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam tamam” dediği, Rıza’nın “Eee ooo bize de yakın olacağını işte onu, onu sadece söylemekle diğil, eylemi ile de gerçekleştirecek işte” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam, tamam, ben bazı yerlerle irtibat kurdum, şeylerini sonuçlarını bekliyorum ben.” dediği, Rıza’nın “Hı hı, Paşam bi de bu Oktay Beyin durumu vardı ya, hani” “Danıştayda,” “8. Dairede 1. sırada sırayı almışlar, görüşülecekmiş,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam ona daha, onu daha telefon edemedim, onu onu da eee işte bugün bulamazsam yarın mutlaka arayacam. Aklımda oda” dediği, Rıza’nın “Şeyi, yeni bir bu bilgi sizde yok galiba Paşam, 8. Daire” “Evet, esas no 2008 e”  “2008 eee bölü 5474” dediği,

Tape No: 6148, 12.06.2008 tarihinde saat:19.16 da X Şahıs/M. Y. ile yaptığı görüşmede özetle; X Şahsın “Sayın Şener Eruygur Paşam” “Saygılar Uludağ Üniversitesi efendim, uygunsanız Rektör Bey arıyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sayın Rektörüm merhabalar” M. Y.’ın “… Turgut Ü. tamam dimi?” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam, koydum listeye” dediği, M. Y.’ın “Lütfü K. da tamam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Lütfü K. nu şeylere koydum, diğer o kurullara koydum” dediği, M. Y.’ın “Yok yok, bunu listeye almamız lazım” “Gökhan G.” “Tuncay la görüştüm, Tuncay bambaşka şeylerden …” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ama bir tarafatan da bi Marmaris ten bana bir mesaj geldi” “… talimat vermişler” dediği, M. Y.’ın “… gücü yeten gelsin, listeleri delsin ama Lütfü yü mutlaka listeye koymamız lazım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam iyi K. nu koyim” dediği, M. Y.’ın “Çünkü Lütfü,  örgüt adamı yani, örgütün adamı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yani bu … Tuncay bizim burda şey var, … İlker Amiral var,” dediği, M. Y. ‘ın “Biliyorum canım İlker Paşayı bilmez miyim.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “... Amiralle konuşurken işte bana böyle demiş, falan demiş, filan demiş, hiç ben öyle bir şey demedim dedim.” dediği, M. Y.’ın “Olayın boyutları çok değişik Paşam, yani hiç konuşulacak bir şey yok.” “Yolumuza devam ediyoruz… O, yani bir şey söylemek istemiyorum, …” “Baş başa kaldığımızda görüşürüz” “Lütfen, lütfen, Turgut Ü., K. benlen oldularmi ben türkiye yi oynatırım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi ben okim… ben, Şener ERUYGUR, sırayla okuyorum, Mustafa Y., Alparslan I., Turgut Ö., Ali Rıza SELMAN P., Sina A., Ali E., Ali Nihat B., Vahit A., Kazım A., Osman A., Murat D. bu İstanbul’dan,” “Erol S., İzzet Polat A., Ahmet K., Rıza G., bu Diyarbakır,” dediği, M. Y.’ın “Ahmet KAYA Trabzon mu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… Rıza G., Fethi K., bu şeyden Mersin den” “Turgut Ü., Hakan D., Celal A., Emine A., bu Batı Kentte bi bayan etkili bir isim bu” “Metin K., Abdurrahman K., Saim..., ee Orhan Ö.,” “Olmazsa Orhan Ö. yı alim” dediği,

Tape No: 6149, 13.06.2008 kayıtlı saat:16.42 de Tuncay ÖZKAN ile yaptığı görüşmede özetle; Tuncay Özkan'ın “Paşam saygılar sunarım, nasılsınız efendim.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben izlemedim ama kız izlemiş, birde bizim İlker kayıtı izlemiş, ya müthişmişin ama çok saldırmışlar köpekler sana ya” dediği, Tuncay Özkan'ın “Saldırırlar, köpek onlar Paşam, yapacaklar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sağlığına dikkat et, sonra bazı şeyler bana söyledi İlker, böyle şeylere sakın… itibar etme” “Ben… şimdi şunu bil… o konuştuklarımızın dışında başka bir şey olamaz,” “Ayarlıyacağımız şeylerde ikimizin, hepimizin çıkarı için” “…bu badireye böyle atlatacaz ondan sonra sen… önde olursun” “Hiç ses çıkarma şimdi sen işine bak” dediği,

Tape No: 6150, 14.06.2008 tarihinde saat:19.28 de Nermin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “Sayın genel başkanım” “…Sinop’a ulaştım Sinop başkanına Yalçın beye görüştüm dedi ki başbakan geliyordu bende nükleer karşıtı grubun sözcüsüyüm dönem sözcüsüyüm dedi. Bizde dedi bir açıklama yapmak istedik pankart açmıştık dedi tam dağılırken dedi karşı gruptan bir tanesi saldırdı dedi poliste topladı dedi hatta beni istemediler dedi ben onların yanında gittim dedi daha karakola girmeden önce savcı serbest bırakılmamı emretmiş dedi. Yani hiç gözaltına filan alınma olayı yok” dediği,

Tape No: 6151 15.06.2008 tarihinde saat:10.34 te Tamer K.’ın çektiği mesajda; “Eyup tekı acıklamalarınızı bugunku gazeteden buyuk bır mutluluk, memnunıyet ve keyıfle okudum. sagolun. sureklı sevgı saygılarımla. dr. tamer koldas” yazdığı,

Tape No: 6152, 15.06.2008 saat:13.20 de M. Y. ile yaptığı görüşmede özetle; X Şahsın “Uludağ Üniversitesinden arıyorum ben, Rektör Bey, Mustafa yurtkuran hocam” dediği, M. Y.’ın “… nasılsınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İyim iyim sizlerden ne haber” dediği, M. Y.’ın “Şimdi Tuncay ben sizle görüştükten sonra sizle görüştümü?” “Hiç birine inanmıyorum hayır dün geldi bana” “Dün bana geldi ben kendisine didim ki; bak kardeşim bu yol yol değil” “Paşanın başkanlığında biz ADD Yönetimi olarak göreve geliriz” “Seni de destekleriz” “Ama bunu dışında hiçbir şey benden talep etmiyeceksin” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hiçbir yerde de konuşulmaz bu” dediği, M. Y.’ın “…tamam dedi, o zaman bende sizle beraberim gibi bir laf etti ve gitti.” “… onun dışında şey tamam dimi Paşam K.’yla Ü.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “K. tamam, yalnız Ankara’dan ben Taner Paşayı aramıştım” “…onlar şeyi bana… bu İzzet Polat A.ı silebilirsin diyorlar” dediği, M. Y.’ın “…Turgut Ü. nün işini ne yaptık,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… o içeriye alındı” “Genel Yönetim Kuruluna alındı” “...dakka müsaitsen bi o kim hocam.” “…Şener ERUYGUR, Mustafa Y.,” “Alparslan I., Turgut Ö., Ali Rıza S.,  Sina A.” “Ali E.,” “Ali .. B.” “…B. bu şeyde Hacettepe’den” “Bu sene emekli oldu” “…eskiden de Genel Yönetim Kurulunda çalışmış, Başkan Yardımcılığı falan yapmış” “Kazım A.” “Bu şeydeki, avukat varya Denizli de” “Osman A.” “Murat D.” “Erol S., …” “S. bu Zonguldak ta varya eski G.Y. K. üyesi” “İzzet Polat A.” “Ahmet K.” “Rıza G. bu Diyarbakır Başkanı,” dediği, M.Y.’ın “Fethi K., bu iyi bir isim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Turgut Ü.,” “Hakan D.” “Celal A.” “Lütfi K., “Metin K., Abdurrahman K., Saim S.,” “Emine A.” “… İşte Paşanın söylediği, bu Erol S.ı çok fazla sevmiyorlar bölgede diyorlar, … Hakan D. nu da Trakya da sevmiyorlar, ancak bunun yerine önerdikleri o size de arz ettiğim şey konusu vardı, bir profesör” “Mustafa Kemal A.” “Bi bayan daha alalım oda şey var Marar Başkanı Elif… Hanım, onu alalım diyorlar.” “3 genç aslında, bu Sina… Suayip K, ondan sonra Öner T. ve birde bu… Ala… Alav diye bir çocuk var” “Sinem A., onu da Gençlik Koluna alıyorum,” dediği, M.Y.’ın “… doktor için bir soruşturma yapmıştım, ya Atatürkçülüğünden kimsenin bir en ufak şeysi yok,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “…Hakan D. nu çıkartıp O nu koyabiliriz o zaman.” “Mustafa Kemal A., Kulak Burun Boğaz,” “… Bölüm Başkanı” “Tamam şeyi Bilim ve Danışma Kurulunu bi şöyle hızla o kim” “Tamer A., Mustafa Kemal P. Fatih H., Ferit B., Fatih H. hiç aramadı,” “Bu senin şeyde bu Kazancı da bir liste çıkarmış” “…Ferit B., Halil Ö., Ümit Ü., Akif A., Halil İbrahim Ş., Engin A., Fevzi C., Erol M., Cevat G., Seçil K., Tülin A., Sedat Y., Sedat I., Tolga Y., Korkut M., … Öner P., Noyan..., bu ikisi Emekli General, birisi … Maliyet Doktoru aynı zamanda, İlker GÜVEN, Mustafa Kemal P., Ünsal Y., Şahin Y., Ali D., Hüseyin Ş., Hüner T., Osman İ., Recep A., Ferman D., bu şeyde İstanbul Üniversitesinde Anayasa Profesörü,” “Mesut A., Süheyl B.la Tuncay M., nu da bu Tuncay a yakın diye yazdım buraya” “Bi tabi 18 ... listesinde ama zaten şeye değişiklik yapıyoruz tüzükte.” “… Süleyman P. şimdi çıkmış partilerle anlaşıyor, MHP ye yakın” dediği, M. Y.’ın “Hocam olsun sivil toplumdur ne yaparlarsa yapsınlar kendilerini batırırlar, bakın bu kadar yaptılar ne oldu, gücümüz katlanarak arttı” “Yani sizin şimdi askerliğiniz var” “...verdiğiniz o tip mesajı… çok daha fazla kullanıyorlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… Tuncay M. bu yolsuzluk, molsuzluk programlarını yapan birisi… bu da kamuoyu tarafından tanınan iki insan ama” dediği, M. Y.’ın “Onu koymakta yarar olabilir,” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… Ruşen K. i yazıyorum” dediği, M. Y.’ın “80 yaşında ama şey gibi yani” “Şu anda Trabzoda bir üniversite kurma planlarınla uğraşıyor” “Bursa da Bölgeyi topluyorum,” dediği, 

Tape No: 6153, 17.06.2008 tarihinde saat:15.18 de Nermin…?/ Ercan…?ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi bu şeyi bir arayın da Dündarı” dediği, Nermin’in “Dündar K.’i mi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bu şeyler varya zamanda bilmem hepsinde cennet vadetti bilmem ne gibi” “Bunların hiç biri benim konuştuğum böyle bir şeyi hatırlamıyorum ben” “O bir tekzip göndersin böyle bir konuşma olmadı diye” dediği, Nermin’in “evet tamam efendim ben de size şimdi bir mail gönderecem” “Daha sonra biraz canınızı sıkacaz bugün” “Tuncay Özkan ile ilgili” “…şubelerle görüşüp şey kendine şey hazırlıyormuş liste hazırlıyormuş” “ADD genel merkeze geldi ben ordan alıp size gönderecem şimdi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kimden geldi ADD genel merkezine” dediği, Nermin’in “Vallahi gelen gene onların grubundan birisi” “…sizinle Ercan albay görüşmek istiyor” dediği ve Ercan’ın telefonu aldığı, Mehmet Şener Eruygur’un “…Ercan buyur canım” dediği, Ercan’ın “Nasılsınız komutanım” “…çalışmalarımız yoğun bir şekilde devam ediyor komutanım şuan karo hizmetleri tamamlanmak üzere ön tarafta sizinde arz ettiğiniz gibi komutanım” dediği,

Tape No: 6154, de kayıtlı 17.06.2008 saat:15.35 te Nermin…? ile yaptığı görüşmede; Nermin’in “…Tuncay Özkan’ın yazısını size gönderdim ...” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Nedir özellikleri nedir ne olacak ne imiş özü” dediği, Nermin’in “ADD delegelerini muhakkak bölgenizdeki ADD delegelerini etki altına alın diyor… seçime yani biz... seçime biz etkin olalım” “ADD yi buşey durumundan atıl durumundan hani kurtaralım daha etkin hale getirelim gibi  ...” “Ayrıca efendim ben burda sizinle konuşurken Ercan Albay duymuş şey söylemiş genel... ile genel sekretere onlar istediler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam peki” dediği,

Tape No: 6155, 18.06.2008 tarihinde saat:16.51 de Vahit…? ile yaptığı görüşmede özetle; Vahit’in “Bizim yapacağımız bir şey varmı, hazırlıklarımız ne durum da” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bi problem yok gibi gözüküyor ama yinede işte o” dediği, Vahit’in “… ben bu arada şu ana kadar ulaşan işte, Ertuğrul K. Grubu bi çalışma içerisinde” “İsmet G. tüm şubelere bir mesaj göndermiş,” “İşte o size de geldi mi?” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Geldi o münesebetsiz adamın birisi” dediği, Vahit’in “Şey yine Süleyman bizim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Süleyman evet o kudurup duruyor …” dediği, Vahit’in “Biraz delegede eksiklik olacak gibi gösteriyor,” “1257 ye 700 dü yine aynı sayı olacak gibi görünüyor ve genelde olumlu.” “… Ben özellikle Cumayı bekliyorum, burdaki delegeyi sürekli ben getiriyordum,” “Törene yetişecez imece olarak da işte oraya kokteyline katkı getireceğimiz neler varsa onu ayarlayacaz” dediği,

Tape No: 6156, 19.06.2008 tarihinde saat:09.55 de Alparslan…? ile yaptığı görüşmede özetle; Alparslan’ın “Bi sabit telefon var mı? Bu biraz, sabit telefonunuz varsa” dediği,

Tape No: 6157, 19.06.2008 tarihinde saat:11.36 da Celal…? ile yaptığı görüşmede özetle; Celal’in “…Tuncay Özkan sayın bizim rektörümüz Mustafa Y.’ı destekleyerek liste çıkarıp aday yapmak istiyormuş böle bir” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… olmaz yok öyle bir şey yok” dediği, Celal’in “Bu rahmi kumaşla dün televizyonda konuşmuş” “Bizim çankaya meclisiymiş onu da şimdi araştırdık baktık” “Fakat bunun şuandaki durumu da birleşmiş milletler kürt derneği genel başkanı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onun arkasında da şey varmış anıl çeçen varmış” dediği, Celal’in “Hı Anıl Ç. varmış bak oldu oldu Anıl Ç. vardır ve doğrudur uyuyor da dün Elif Ç. ordaydı ben genel merkezde birtakım şeyler vardı onları ben almaya gitmiştim oraya onunla konuştuk o arkadaşımın da ifadesi aynen şu oldu örgüt artık bundan böyle bölünme parçalanma istemiyor sayın genel başkanın etrafında kenetlenme oranı yüzde 80 diye o arkadaşımız ifade ettiler” dediği,

Tape No: 6158, 19.06.2008 tarihinde saat:13.32 de Fatih H. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “…nasılsınız Fatih Hocam.” dediği, Fatih H.’nun “…burda da seçim yaptık, seçimin sonucu da çok kötü oldu” “Evet çok kötü oldu, yani hiç beklemediğimiz ölçüde bi işte bu Siyasal İktidarın, Yök ü, Köşkü de bir şekilde arkasına” “Arkasına almanın gücüyle insanlar kaydı.” “Öyle söyleyim. Ancak 2. olabildik.” “…ADD nin de seçimi var biliyorsunuzdur.” “Evet, Yönetim Kurulu Üyeliğinden de affımı istiyorum Paşam, …” “…Paşam şimdi şurdaki şu olaydan sonra çok allak bullak oldum hakikaten, … bi süre bi uzak kalim, yani… bi şey oldu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “…ha ya biz biz Askeri, Askeri ortaya koydunuz yine peki olsun” “… Hande ile ilgili bir sorun yok.” “Ordayken parası gönderildi,” “O da 22 sinde evleniyormuş” dediği, Fatih H.’nun “Tamam evet, evet” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Peki Bilim Danışma Kuruluna yazıyorum.” dediği, Fatih H.’nun “Oldu, efendim yanımda Ali Hocada var selamları var” dediği,

Tape No: 6159, 19.06.2008 tarihinde saat:18.28 de Mustafa…? ile yaptığı görüşmede özetle; Mustafa’nın “Rektörlük seçim yaptık daha yeni” “Meri hoca 1. sırada çıktı.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… vallahi tebrik ediyorum.” dediği, Mustafa’nın “… 50 oy farkla birinci sırada.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… maşallah kutluyorum” “…Tuncay ÖZKAN yine şeylerle bu EGE deki bir grupla beraber… bir şeyler yapmaya çalışıyormuş” “…Anıl Ç. bir şeyler yapmaya çalışıyor, … Rahmi diye bir Milletvekili” dediği, Mustafa’nın “Rahmi K., Trabzonlu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bilmiyorum güçleri ne kadardır nedir” dediği, Mustafa’nın “Sanmıyorum Paşam, onlar ne kadar çok aday çıkartırlarsa o kadar iyi olur” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi… sağda solda biz şeyle anlaştık, … Mustafa Hocayla falan gibi laflar ediyormuş” dediği, Mustafa’nın “Tuncay mı?” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet Tuncay,” dediği, Mustafa’nın “Anlaştık hiç bir şey yapmayacak diye anlaştık” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Oldu hadi Meri Hocama da saygılar” dediği,

Tape No: 6160, da kayıtlı 20.06.2008 saat:17.07 de X Şahıs/Mustafa Y. ile yaptığı görüşmede özetle; X Şahsın “Sayın paşam Uludağ üniversitesi rektörlüğünden arıyorum uygunsanız rektör bey arıyor sizi” dediği, Mustafa’nın “Paşam saygılar sunuyorum nasılsınız” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “…ayrı bir cephe kurmuşsun bak yine hala öyle diyorlar” “Bana karşı cephe kurmuşsun” dediği, Mustafa’nın “Neyse gelince görürler kime karşı cephe kurduğumu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Seçim Pazar” dediği,

Tape No: 6161, 21.06.2008 tarihinde saat:14.59 da Tanju G. ile yaptığı görüşmede özetle; Tanju G.’in “ben komutanım ben Tanju G.” “Akşam… Merkez ordu evinde mi kalıyorsun” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Hayır Sıhhıye de kalıyorum” dediği, Tanju G.’in “Sizi ziyaret etmek istiyorum bana bir saat verebilir misiniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şu anda ben şeydeyim” “Valla şimdi saat heralde bi 19-20 yi bulur burdaki toplantı” “Tamam önemli bir şey mi var” dediği, Tanju G.’in “Evet efendim” “Peki görüşmek üzere hürmet ediyorum” dediği,

Tape No: 6162, 21.06.2008 tarihinde saat:16.09 da Tanju G. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Tanju ben şimdi Dil Tarih Coğrafya Fakültesindeyim” “…200 o konuyla ilgili ben tahmin ettim heralde” dediği, Tanju G.’in “                             Bizim arkadaşımızla ilgili he” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… 3. katta 219 numaralı odadayım bi gel istersen” dediği,

Tape No: 6163, 21.06.2008 tarihinde saat:20.22 de Mustafa Y. ile yaptığı görüşmede özetle; Mustafa Y.’ın “…Tuncay ciddi bir caba içersindeyimiş” “…her gruba gidiyor şey diyor benden 5 adam yazın sizi destekliyim diye böyle her aynı 5 adamını her grubun içine sokmaya çalışıyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ya bunlar bi falaket bi herif o demek bu çok” dediği, Mustafa Y.’ın “Yani bu bir aşağılık bir davranış” “Evet şimdi yarın saat 10 da bizim yönetim kuruluşla işte denetleme kurulu disiplin kurulu bir toplar mısın üst katta” “Toplayalım da bir şey yapalım yani yönetim kurulu ekibinede anlatalım herkes ona göre tedbirli olsun yarın” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bu bu tabi olur da bugün bana birisini gönderdi” “Bu onun söylediği efendim işte aramızda konuştuğumuz şekilde” “Efendim sizi dışla onu dışladığınmız endişesi içinde olduğu bende onan dedim ki ya kafasını kullansın bu koşullarda o çok farklı çok yanlış hareket içersinde koşuyu düşünmeye fırsat bulamıyor diye bakın şimdi ne koşmuş yani oraya oralara gidiyor Ertuğrul K.’yla mı anlaşılıyor” dediği, Mustafa Y.’ın “Hem Ertuğrul’la hem Şengül’le... D.ile hem ötekilerle hepsinlen anlaşmaya çalışıyor ve tezgahlayan o bir kadın varya Denizli de o” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şey mi he şey Gülizar” dediği, Mustafa Y.’ın “Şimdi paşam yarın bi toplanalım ben bugün Tuncay la konuştum telefonda” “Evet ben aradım benim telefonuma çıkmadı bu şeyi arattım o Hatay daki çocuk varya” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He kaynağı” dediği, Mustafa Y.’ın “Burası bizim ve sana partide destek vericez” “Senin partine bunda anlaşmadık mı sen ne karıştırıyorsun buraları dedim yok efendim ben size söylemiştim ki işte şu molla beyi sorgu listenizi alın bilmem ne ya kardeşim dedim tamam anlaştık hocam siz gidin istediğiniz gibi liste yapın ben sizin arkanızdayım sizde benim arkamda sonra olacaksınız diye anlaşmadık mı sen dedim ne karıştırıyorsun buraları böyle bu dedim yakışır mı Tuncay yani ağzımızdan laf çıkıyor ben sana demedim mi ki sen ne karışıyorsun adam sokmaya niye uğraşıyorsun ben ordayım işte tamam sen desteklicez söz verdim bi kere sen dedim ne karışıyorsun gerisine ağzımızdan söz çıktı işte bana laf ettiniz şöyle ettiniz böyle ettimiz de Tahir bey dedi ki Tuncay ın Allah belasını versin demişte bilmem nereye biz ADD yi Tuncay a mı teslim edicez öyle şey olur mu demiş bilmem ne falan filan bir sürü yalan” “Bak dedim Tahir yanımda veriyorum Tahir e telefonun hadi konuş bakayım dedim ne... Tahir böyle bişey söylemiş ben senle dedim anlaştım Bursa ya geldiğimde ADD nin iç işlerine sen karışmıcaksın biz paşamın başkanlığında düzenimizi kuracaz sen partini kurduğun zamanda sana destek vericez” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ama ADD deki çizgiyi izlerse olur o yoksa” “... özel görevli öyle alırsın yani”

Tape No: 6164, 21.06.2008 tarihinde saat:20.27 de Tanju GÜVENDİREN ile yaptığı görüşmede özetle; Tanju G.’in “İyi akşamlar komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi çok farklı bilgiler almaya başladım” “Efendim işte 5 kişiyi bir kaç listeyle şeyle efendim anlaşma yapmak suretiyle benim 5 kişiyi listenize alın filan şeklinde...” dediği, Tanju G.in “Bunların hiçbirisi doğru değil komutanım bütün talimatlar verildi” “Tabi hiç bunlar şeye girmicek” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “... lütfen bu… çocukta bir şey zafiyeti var” dediği, Tanju G.’in “Yok komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “... zafiyeti veya hutta oradaki bir kaç tane adam var o aşağıda kullan yani” dediği, Tanju G.’in “… bu Tuncay mudahil olmuyor bu seçime bunu ben” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bidaha ara bidaha ara akşamüstü olmuş seninle görüştükten sonra olmuş bu” dediği, Tanju G.in “Yok komutanım benim yanımda diye telefon etti” dediği,

Tape No: 6165, te kayıtlı 21.06.2008 saat:20.57 de Tanju G. ile yaptığı görüşmede; Tanju G’in “Tuncay bidaha beni aradı ben size döndüm ama telefonunuz mesaja bırakılmıştı” “Bana şunu dedi ne benim ne arkadaşlarımın yönetimle ilgili hiç bir talepleri yok tek arzumuz istiğimiz sayın komutanımızın kazanması biz o yöndeyiz dedi” “Tamam ben arz ediyorum size son kısmını söyleyim dedim bi emriniz var mı komutanım” dediği,

Tape No: 6166, 23.06.2008 tarihinde saat:14.38 de Nermin…? ile yaptığı görüşmede özetle; Nermin’in “… Cem TV den aradılar Nilgün M. hanım diyerekten birisi” “Konuyu sordum işte bu Dengir Mir Mehmet var ya” “Bu Dengir Mir Mehmet FIRAT Atatürk Devrimleri travma yarattı diye bir açıklamada bulundu bir iki gün önce” “Bunun tabi yankıları devam ediyor mesela şey Yekta Göngör Ö. cevap vermiş bugün” “Akşam Gazetesinde Taraf Gazetesiyle ilgili çok güzel bir yazı yazmış muhakkak okunması gerekiyor diye düşünüyorum” “Finansörünüz kim diyerekten” “…bir de bizimle ilgili ADD den Ergenekon’a selam diye” “Kapıdaki ben şeylere tembih ettim içeri almayın basın mensupların yasak dedim ama Cumhuriyetin arkasına takılıp girmişler” “Bugün de sabah geldiler efendim şey gene Zaman Gazetesinden geldi cenazeye gitmiştim falan dedim” dediği

Tape No:6167, 23.06.2008 tarahinde saat:17.34 te Ensar Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Ensar Ö.’ün “…tebrik ediyorum hayırlı uğurlu olsun” “Gayet iyi geçmiş herhalde iki kişi mi dışarıdan girmiş o onlarda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Çok öyle uyumsuz kişiler değil onlarda iyi iyi hiç bir problem yok” “Şeyide kullandılar sağda solda CHP istemiyor paşayı falan” dediği, Ensar Ö.’ün “…olur mu bende özellikle  çıktım orda  konuştum ya öyle şey mi olurya” “…biliyorum …onlar afedersiniz o kendilerini şey olarak kullandılar ama benim orda çıkıp konuşmam onların belini kırdı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet …işte o projeyide  bundan sonra görüşürüz” dediği, 

Tape No:6168, 24.06.2008 tarihinde saat:19.20 de Selman P. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Bu Hablemitoğlu nu, Bayan Hablemitoğlu nu aradım.” “Kutlamak için aradım.” “…zehir zemberek bir kadın.” “Bana kızgın ve bilmem ne olduğunu söyleyerek” “Ağzını açtı gözünü yumdu.” “Bir dakika, bu hanım Şengül Hablemitoğlu,” “Efendim işte kocasıyla ilgili hiç bir şey yapılmamış, bilmem ne olmamış falan ... Ve bu arada dedim ki işte benim sizinle ilgili hiç bir konudan haberim yok olmadı, artı, ondan sonra, benim özel bir sevgim de var, hem ondan dedim hem sizden çok yazımda da alıntı yaptım.” dediği, Selman P.’nun “Hatta sayın komutanım eğer bir müsade ederseniz ben iki gündür kafa yoruyorum bunu kim gaza getirdi diye. Şimdi CHP nin gaza getirmediğini anladık o gün.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şey öyle diyor, Eryılmaz öyle diyor. CHP kendine hayrı olsa diyor, yapabilse yapar belki ama diyor, öyle bir parti değil ki diyor.” dediği, Selman P.’nun “Yok CHP nin gaza getirmediğine inanıyorum ben çünkü o gün o çocuk çok samimi içten di size o şeyleri getirdiğinde yani konuşması tavrı bakışı falan böyle bir biz burada bu makasatla bulunmuyorz dercesineydi.” “Tuncay Özkan kaldı.” “Tuncay Özkan ın da bunu bu kadar şey yapacağını sanmıyorum bunları asıl fişekleyenleri benim tahminim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Nur Serter Nur Serter” dediği, Selman P.’nun “Maalesef bizim içimizde büyüttüğümüz yılanlar bunu fişekledi. Kim onlar Derya, kim onlar Süleyman, kim onlar çok üzülerek söylüyorum benim amcamın oğlunun karısı Meliha. Bunlar hep beraber verdi ...” “Cumhurbaşkanı geldiği zaman işte kat kat dolaşıyorlar her katta işte kokteylfalan kalabalıktı epey alkış aldı Cumurbaşkanı sonra Baykal geldi Baykal a pek o kadar itibar olmadı ancak gazete personeli bir hoşgeldin olayıyla işte etrafında billi bir şey takımı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İlhan Selçuk gelmişmiydi” dediği, Selman P.’nun “Hikmet Çetinkaya vardı hiç İlhan Selçuk ......çıkamaz komutanım”  “Eğer ben ararsam .... abiyi ziyarete gidecem” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne zaman gideceksin” dediği, Selman P.’nun “İşte henüz daha planlamadım sizin olduğunuz bir zaman olursa eğer arzu ederseniz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle beraber gidelim” “İstemiyordumda başlangıçtada yormak istemiyordum ama artık zamanı geldi mutlaka bir geçmiş olsun demek lazım” dediği, Selman P.’nun “Hiç benimle ilgisi yok komutanım ben bakın dün yemekte biraz sitem ettim dedim .... şey madem öyle açtın paşamda vardı orda paşamda biliyor konuşmamda neler söylediğimi ama asla ne CHP yi suçladım ne öteki şeyi suçladım dedimki kimlerden olduğunu tam anlayamadık dedim CHP dedim ben öne sürmedim diye bir zat CHP genel başkanı mesaj gönderdi dedim kendi adamı vasıtasıyla ben … adam geldi ben Şener paşamın yanındaydım açık ve net bir şekilde biz şimdiki yönetimlden memnunuz bizim Şener paşanın karşısına hiçbir şekilde kimseyi çıkarmak için bir tavrımız yok ve olamaz diye benim yanımda söyledi”  “Bu bir dedim öbür taraftan Tuncay Özkan grubunun adı geçiyor ama dedim Tuncay Özkan grubu eğer böyle bişey yapabilse daha açık ve net yapardı dedim açık tavır koyardı dedim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Bu şey Nur Serter Nur Serter ve Derya” dediği, Selman P.’nun “O ekibin içinden kıyıdan köşeden bizim Naki nin hanımda katılmış belli” “Şimdi tabi o Selman Pakol dedi onlardır” “Naki hoca onlardır” “Yani olması gereken odur çünkü rezil olduk artık bende dün akşamki yemekte söyledim biz onu çok onure ederdik dedim eğer azıcık Şener paşama veya herhangi birimize hissetirseydik görev alacağını dedim gizli saklı bunu bu hale getirdiler dedim onuda ama dedim CHP nin yaptığının konusunda kesin inanmıyoruz dedim böyle dediler şeyinde dedim Tuncay da dedim böyle bişey yapacak olsa bu kadar basit yapmaz daha dedaylı girerdi dedim” dediği,

Tape No: 6169, 24.06.2008 tarihinde saat:21.48 de Selman P. ile yaptığı görüşmede özetle; Selman P.’nun “şimdi bu listede Şengülden bir haber aldık şimdi” “Biryerde konuşmuş seçimlerde demiş 4-5 kişiyle giremezsem istifa ederim demiş” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Murat Demir var” dediği, Selman P.’nun “Murat o giriyor” “Şahin Filizle istifa ederse İsmet giriyo,Şahini şu anda tutmamız lazım komutanım olmadı görüşebilir misiniz” dediği 

Tape No:6170, 24.06.2008 tarihinde saat:11.15 te Şengül H. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Efendim ben kutluyorum ben sizi” dediği, Şengül H.’nun “Teşekkür ediyorum bende sizi kutluyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sagolun teşekkür ederim efendim farklı listelerde oluşumuz birlikte çalışmamıza engel değil sizi zaten çok önceden tanıyorum” dediği, Şengül H.’nun “Çünkü ben evet efendim şunu söylemek durumundayım son iki yıldır Atatürkçü Düşünce Derneğinin Hablemitoglu’nu sahiplenmemesinin bunda büyük bir payı olduğunu size belirtmek” “Ben Muzaffer E. gibi bir isim burada yüksek disiplin kuruluna asil üye olarak seçilmiş bir insana ben giderek rica ettim aman efendim Ankara’da bir yer parka bir yere ismini verelim Hablemitoglu adını verelim dedim bakın bunu ben yapmamalıydım bu Atatürkçü Düşünce Derneğinden gelmeliydi ve siz şu cümleyi hiç bir zaman kurmamalıydınız paşam bence biz bir akşam bir araya geldik sizinle ve siz Necip’le ilgili bir şey yapılacaksa bu bizi aşar dediniz bakın bunu buna tanıklık eden” “Tabi ayrı öbür konuda sahip çıkmamak için bir sebep yok ki sahip çıkılmaması için hiç bir sebep yok aklımdan bile geçmemiştir bırakın efendim ilgisiz kalmayı” dediği, 

Tape No: 6171, 24.06.2008 tarihinde saat:11.41 de Ali E. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Bu şey öbür telefon açmıyorsunya öbürünü ........ yerine bunu artık kullanıyorum”  “Hablemitoğlu  nun telefonunu aradım”  “Kendisine dedim ki aklımdan da şey geçiyordu bunu genel sekreter yardımcısı yapsın diye düşünüyordum” “Efendim aradım bir fırça yedim aklın durur” “Evet evet bu kadın bu kadın şey yine gitti İsmet G. geldi Şengül Hablemitoglu efendim ben kocasının ismini yaşatmamışım orada ikazlara rağmen yaşatmamışım hatırlıyormusun Necip Hablemitoglu  yla ilgili şey yaptıkmı biz veya bir direncim oldu mu benim” dediği, ALİ E.’ın “Nereden çıkarıyorlar bunu ya işte bana bana iftira ettirenler aynı şekilde sana da onu iftira yaptırıyorlar” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ahlaksız insanlar yani dedim pişman oldum sizi aradığıma dedim siz diyo böyle söyleyemezsiniz diyo gene diyor ki bu diyo ben kızgınlığımı ifade ediyorum diyo buna diyo Selman P. nun aileside şahittir diyor E.  da diyo buna şahittir diyo şimdi birileri birilerine bir şey söylemiş onlar bana söylememiş ama kadın ne bi felaket bi şeymiş bu yani” dediği, Ali E.’ın “Yani Nur gitti bu mu geldi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Evet onun yerine bu geldi bu kadını şimdi ben şeye not bıraktım Selman P.  na bu nedir ne olmuş bunu öğrenmek istiyorum sen hatırlıyormusun böyle Necip H.nun” dediği, Ali E.’ın “Ya bu nedir bu kadınlardan senin çektiğin Şener baba ya” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ama ne kadar enterasan bi şey ya” dediği, Ali E.’ın “Ya bu da profesör olacak ha yani nezaket çizgisinide aşmış” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben senden ben Selman P. ile görüşeceğim sen E.  la bi konuş deki bu kadın böyle böyle böyle bir şey söylemiş” dediği, Ali E.’ın “Şener paşayı çok üzmüş diyeyim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He nedir bunun derdi neydi Şener paşaya ne teklif edildi Şener paşa ne yapmadı başka şehitlerle ilgili başka şehitlerle ilgili bir şey yaptıkda bununla ilgili mi yapmadık” dediği, Ali E.’ın “Bu şimdi şeyi kıskandılar canım Ahmet Taner Kışlalı cinayeti” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ama Ahmet Taner Kışlalı ismini biz vermedik onu bizden önce verdiler hatta Atatürk Kültür Evi yapalım dedik” dediği,

Tape No: 6172, 26.06.2008 tarihinde saat:12.28 de Kemal GÜRÜZ ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal Gürüz’ ün “Şener paşam saygılar sunuyorum ben Kemal Gürüz nasılsınız efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ha merhabalar ben saygı sunuyorum efendim” dediği, Kemal Gürüz’ün “Sizin çok üzücü bir konu için rahatsız ediyorum yüreğimden yaralanmış vaziyetteyim”  “Çok samimi bir arkadaşımızı çok yakın bir arkadaşımın ihanetini size açıklamak mecburiyetindeyim onun için arıyorum üzüleceğinizi bile bile mecbur yapmak zorundayım” “YÖK e bir üye seçilecek” “Yusuf Ziya Ö.” “Muhittin Ş. adlı bir kişinin seçilmesini istiyor” “Bu kişi Milli Eğitim Bakanı tarafından YÖK e atanmış Hüseyin Çelik tarafından” “AKP den milletvekili aday adayı olmuş seçilememiş” “Daha sonra Cumhurbaşkanı bunu Ahmet Yesevi Üniversitesine mütevelli heyeti olarak atamış”  “Bu kişiyi öne sürenlerden bi tanesi bizim canımız ciğerimiz benim kardeş gibi bildiğim Mustafa Y.”  dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yapmayın ya” dediği, Kemal Gürüz’ ün “Kendisine dedim ki sen benim için bittin sen insan biyolojik olarak varsın ama artık yoksun Türkiye’de”  “Bunu maalesef size söylemek durumundayım ve maalesef karısının rektörlüğü için yapıyor bunların gözü dönmüş vaziyette paşam ben Atatürk’ün bu savaşı nasıl başarıp kazandığına giderek şaşırmaya başladım yani”  “Bu benim canım ciğerim bu benim yediğim içtiğim ayrı gitmeyen adam kardeşim gibi bildiğim adam”  “Bu bilgiyi size maalesef üzülerek vermek durumundayım” “Ya özür dileyecek hepimizden ben hata ettim çekiliyorum bu işlerden diyecek veyahut ta gereği bu olmaz ya” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne dediniz ismini efendim” dediği, Kemal Gürüz’ ün “Muhittin Ş.” “Marmara Teknik Eğitim Fakültesinde profesörmüş zaten bu onların yuvalandığı yerlerden biridir” “Evet ben bunu tanıyorum diyor yıllardır tanıyorum bu adamı ne var bunda diyor” dediği, Kemal Gürüz’ün “biz sayın Nur Serter’den yaşadık son günlerde” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “iki tane şey var orada iki tane  hırsız fitne adam onlarla iş birliği yapıyor beni devirmeye çalışıyor beni efendim işte eylemsizlikle filan suçluyor aklıyla ondan sonra  her halde hırsıyla şimdi CHP ye genel  başkanı mı olmak istedi ne yaptı yani yüreğimden yaraladı beni yüreğimden yaraladı” dediği, Kemal Gürüz’ün “Paşam 8 sene neler çektiğimi şimdi hatırlıyor musunuz görüyor musunuz” “Ya o kadar çok bi şey oldu ki ben sesimi çıkarmadım 2 sene önce bi Devlet meselesi için Yaşar paşadan hayatımda ilk defa randevu istedim” dediği,Mehmet Şener Eruygur’un “Öylemi eh işte yani o buyurduğunuz konu var ya Atatürk bu işleri nasıl yaptı efendim işte” dediği, Kemal Gürüz’ün “Herhalde uzaydan geldi bu adam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tabi biz kendimizi  onunla mukayese edemeyiz ama hani hakikaten ona bile ahlaksızca karşı duranlar işte onların torunları bilmem ahvadı işte bizlerle oynuyorlar zaten gücümüz de yok iyice zayıflatıyorlar” dediği, Kemal Gürüz’ ün “Paşam şu olacak şey mi Mustafa’nın yaptığı diyelim sen hem bunu yapıp hem de atatürkçü düşünce derneğinde olamazsın birinden birini tercih etmek zorundasın ikisi birden olursa iki birden olursa ben çok ağır konuşurum dedim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ne dedi size” dediği, Kemal Gürüz’ün “Yok hık mık işte bilmem ne şu bu falan vesaire zaten suratına kapattım telefonu artık şey yapmadım” “Ya paşam yani bu bakın Diyarbakır’da çekti dün daha benim davam bitti Zafer Ü.’e karşı” “Ben 1998’de kamuda görev yapamaz diye rapor verdim  2 defa mahkum oldum 10 küsur milyar lira ödedim sonra geri aldım dün daha Yargıtay da tekrar kazandım davayı” “Bu mücadele böyle yapılır ben emekli maaşımla geçinen bi adamım hiç kimseye şey yapmadım şu kadarcık dönseydim büyükelçiydim paşam” “Şu kadarcık bunlara şey yapsaydım” “Diyarbakır’da bana mı düştüydü kavga A.N.S. Diyarbakır Üniversitesinde ...... konuşulamıyor işte buyurun” “Adamın karısı birinci sırada rektör adayı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Efendim ben  biliyorum o üniversitenin nasıl çalıştığını bugün biliyorum ve içim yanıyor içim yanıyor” dediği, Kemal Gürüz’ ün “Mersini kurtardık” dediği, Kemal Gürüz’ün “Ben Yaşar paşadan randevu aman paşam dikkat edin Mersinde çok iyi bi adam birinci oldu ona destek olun başka kulisler dönmesin demek için randevu istiyorum adam cevap vermiyor bana ben YÖK başkanıyım emekli yani ben gelip kimseyle kahve içip vakit vaktini alıp sigara içip lak lak edecek bi adam  değilim ki bişi var  siz beni arasanız iki elim kanda olsa döner sizi ararım o anda çıkamamışsam bile Yaşar paşa arasa döner ararım bu böle şey olur mu bu ne  biçim ülke burası Afrika ülkesine  döndürdüler burayı” “Maalesef durum o paşam bunu size söylemek mecburiyetindeydim” dediği,

 Tape No: 6173, 26.06.2008 tarihinde saat:14.59 de HALE ile yaptığı görüşmede özetle; Hale’nin “Şener amcacım kusura bakmayın Hale ben” “Mukaddes teyze beni aramıştı da bu telefondan” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sen ne yaptın bi yerle  her halde görüşüyormuşsun” dediği, Hale’nin “İş olarak mı” “Ciner yayın holding bana iş teklif etti Şener amcacım” “holdingin kurumsal iletişiminde yöneticilik pozisyonu teklif ettiler”  “Dediler ki sen bizimle çalış biz sizinle çalışa biliriz gözüküyor cv mi istediler  onayladılar medya grup başkanıyla el sıkıştım televizyon programı da içerden yürür onu da yaparsınız dediler” “iki işim yan yana gitmiyor şimdi de  iş oldu orduevinde sıkıntı çıktı” “Hayati bey var ondan rica ettim Hale’cim çok sıkışığım 30 na kadar kalabilirsen dedi ondan sonra bu haftada sözleşme imzalıyacam bi sıkıntım oldu Kalenderi aradım oda dedi ki 4’ünü kadar burada kalabilirsin dedi Kalender” “Ondan sonra yine ortadayım burası da diyor ki 15 gün bi görünmezsen iyi olur burası için” “Bi Kalender’e sordum o da işte 4 gün kala bilirsin dedi 30 ile 4” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi seni Harbiye’den çıkartıyorlar dimi” dediği, Hale’nin “Yo Jandarma’dan” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Jandarma’dan Harbiye’den bi daha şey yapmıyorlar mı” dediği, Hale’nin “Harbiye’ye adama uğradım Orduevi müdürüne yerim yok ama ayın 19’undan sonra o da yani böle kısa kısa bi 3 gün kalabilirsiniz sonra girersiniz 2 gün ben öle eşyaları nasıl taşıyım” dediği,

Tape No: 7041, 01.07.2008 tarihinde saat:07.44 de Yavuz IŞIKLAR ile yaptığı görüşmede özetle; Yavuz I.’ın “Komutanım rahatsız ettim özür dilerim Yavuz ben çok önemli olduğu için aradım ben” “Ben İstanbul dışındayım komutanım şeyime evime ekip gelmişler polisler gelmişler evime” Yavuz I.’ın “..... var orda ondan sonra onu sıkıştırmışlar beni de aradılar dedim kardeşim benim ne suçum var beni niye arıyorsunuz ya dedi ki önemli bir konuda soruşturma açıldı sizin hakkınızda dedi” “Bilmiyorum komutanım ne yapmamız gerekli yani gene bi düzmece bi şey var ortalıkta yani”  “Ne yapmam gerekli” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Biz o yol eve eve mi şey yapıyorlar” dediği, Yavuz I.’ın “Eve gelmişler 5-6 kişi evi ondan sonra ben de evde değilim İstanbul dışındayım komutanım” “ondan sonra aramışlar arıycaz arayın kardeşim evimi” “bi şey var ne şekilde bana yardımcı olabilirsiniz komutanım ya benim tansiyonum var şekerim var zaten” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Doğru doğru  yalnız bi bakıyım bi bakalım tabi ki gitmen lazım tabi o zaman” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Gitmen lazım git bakalım” dediği, Yavuz I.’ın “Gidicem tabi benim bi suçum yok ki ne olucak yani gidicem” dediği,

Tape No: 7042, 01.07.2008 tarihinde saat:09.33 de Osman B. ile yaptığı görüşmede özetle; Osman B.’nın “İsterseniz söyleyin şaka etmiyorum gerçekten gelip Ankarayı alalım isterseniz yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Sayol sayol hayır hayır öyle şey olur mu hiç” dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 

İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesinin 20.03.2008 tarih ve Değişik İş No:2008/420 Soruşturma No:2007/1536 sayılı kararına istinaden  Beyoğlu İlçesi Asmalı Mescit Mahallesi Deva Çıkmazı No:7 sayılı adreste bulunan Ulusal Kanal’da yapılan aramada elde edilen, dokümanların aynı karara istinaden yapılan incelemesinde;

6.Nolu Ajanda:

07.08.2006 tarihli ajanda sayfasında;

Fİ: Halka açılış AŞ/ YK: Ali Rıza S., Şener Eruygur, Zekeriya T., Enis Ö., Vural S., Kenan T., Emin Gürses, Mehmet S., Yasin M., Sedat S.

İşçi Partisi il yönetim kurulundan

 cd ve dvd inceleme

İlimiz Beyoğlu İlçesi Asmalı mescit Mahallesi Deva Çıkmazı No: 7 İstanbul İşçi Partisi il yönetim kurulundan elde edilmiş CD ve DVD’lerin yapılan incelemesinde;

(-40–41-)  nolu CD içerisinde  : ‘Doğu Perinçek\Belgelerim\2004 Başyazılar’

1 Ağustos 2004

Milli Cephe Yine görülmektedir ki, SSK’ları tasfiye eden, TEKEL’leri özelleştiren ve SEKA’yı kapatan güç ile Kıbrıs’tan ve Kuzey Irak’tan Türkiye’yi tehdit eden güç, aynı güçtür. Bu nedenledir ki, Emekçi hareketi, “İş, ekmek, vatan” sloganı altında birleşmiştir. TEKEL’leri, SEKA’yı ve SSK’yı savunmak, bugün vatanı savunmaktır. Tarımın yıkımına karşı köylüyü desteklemek, yine vatanı savunmaktır.
Dış cephe ve iç cephe birbirinin devamıdır. Bu nedenle vatanımızın güvenliğini savunmak ile işimizi ve ekmeğimizi güvence altına almak mücadelesi, tek bir cephede birleşmiştir. Prof. Dr. Kemal Yalçın Alemdaroğlu’nun İstanbul Üniversitesi Rektörlüğü’nden alınması, Koç Holding’in yeni rektörün atanmasında YÖK ve Çankaya’yı yönlendirme girişimleri, Avrasya ittifakı içinde millî devletimizi yeniden yapılandırmayı cesaretle savunan E. Org. Şener Eruygur ve E. Org. Tuncer Kılınç’a karşı yürütülen psikolojik savaş harekâtları, Türk Silahlı Kuvvetleri’ni etkisiz hale getirme kampanyaları, İşçi Partisi’ni kuşatma girişimleri; bunların hepsi, aynı cepheleşme içindeki çarpışmalardır. Önümüzdeki günlerde özellikle Türk Ordusu’na, üniversitelere ve İşçi Partisi’ne karşı hazırlanan planları, kurulmakta olan yeni pusuları, medya teröründen şiddete uzanan yeni tertipleri biliyoruz ve siz de göreceksiniz, çelişmeler daha da keskinleşecektir. Şeklindeki Word belgesinden şüphelinin Doğu Perinçek’in grubu ile doğrudan işbirliği içinde olduğu görülmüştür

Tape:3539 08.12.2007 tarihinde Kemal Alemdaroğlu ile Habip Ümit Sayın’ın  görüşmesinde özetle; Ümit’in “Yarında gaz alma operasyonu var Tandoğan’da Tuncay Özkan” dediği, Kemal’in “O nedir Tuncay Özkan mı yapıyor” “Türkiye Barolar Birliğimi yapıyor” dediği, Ümit’in “Onlarla koordineler Şener Paşaya ulaşamadım Şener Paşa ile buluşacaktım herhalde oda Ankara’da ee yani şey bir keşmekeştir devam edip gidiyor ne olduğu belli değil alo” dediği, Kemal’in “Yani Tuncay Özkan mı yapıyor Türkiye Barolar Birliğimi anlaşılmıyor Barolar Birliğinin yapması gereken bir şeyin Tuncay Özkan niye yapıyor” dediği,

 Ümit’in “Tuncay Özkan zaten çok uzun süre önce izin almıştı hocam birkaç kişiyiz com da ki aktivite için Tandoğan’da toplanacaktı her halükarda şimdi birleştirdiler bu şeyle ee Barolar Birliğinin yapması gereken davayı bu günde Hukuk Dekanları itiraz etmişler böyle şey olmaz diye alo” “Hiçbir şey olmuyor hocam Asker satıyor Ülkeyi” “Hiçbir şey olmuyor Asker satıyor Ülkeyi hocam” “biz yapacağımızı yaptık sizde bende yapacağımızı yaptık” dediği,

Tape:1264 02.01.2008 tarihinde Sevgi Erenerol ile Şener Eruygur arasındaki mesajlaşmada; Sevgi Erenerol’un “iyi seneler Şener Paşam, ben Sevgi Erenerol, yeni yılınızı tebrik etmek için rahatsız etmiştim. Bütün aileye mutlu huzurlu, sağlıklı bir 2008 yılı diliyorum saygılarımla” şeklinde mesaj çektiği, 

Tape No:1275 04.01.2008 tarihinde Sevgi ERENEROL  Turgay..? ile görüşmesinde özetle; Turgay'ın "şey var Mehmet Şerif F.ın torunu doğu illeri varto tarihini yazan" "yazdığı için de öldürülenin torunu gelecek on dokuzunda daha var" " daha sonra bir de özel konuşturduk onu kürt meselesi şener paşa vardı ya veli paşa vardı" "On dokuzunda müsait olursanız herhalde iyi olacak bu defa" dediği, 

Görüşme içeriğinde Mehmet Şener Eruygur un Sevgi Erenerolun kilisesinde düzenlenen sanık Veli Küçük’ün de katıldığı gizli toplantılara iştirak ettiği

Tape:3565  08.01.2008 tarihinde  H.Ümit Sayın ile Arif…? Arasındaki telefon görüşmesinde özetle;Ü.Sayın’ın “Bu Şener paşa ADD’lerle koordine bi hareket başlatıyormuş.” “Ama yani Şener paşa yapamaz o işi yani.” dediği, Arif’in “Çünkü büyük para var” dediği, Ü.Sayın’ın “Büyük para işi. Tuncay Tzkan’la anlaşamamışlar.” dediği, Arif’in “Bunu tak diye Ankara’da bitirecen işi. Hiç orda yok İzmir Ankara işi değil. İzmir’de meydanlarda değil. Dann diye meclise girecen. Yoksa öteki türlü olacak iş değil” “Basacaksın meclisi, onun için, bitecek yani.” “Dün Sürmen agaya uğradım.” dediği, Ü.Sayın’ın “Ne diyo, bu durumlar için?” dediği, Arif’in “Gidişat iyi değil diyo.” dediği, Ü.Sayın’ın “Türkiyenin gidişi nolcak, onların gidişi hiç önemli değil.” dediği, Arif’in “Mart Mart diyolar ama, daha önce de Ocak demişti, şimdi de Mart diyo. Şeyler bitmiyo yani zamanlar” dediği, Ü.Sayın’ın “bu son aşamaya geldi yani son anda uyandık yani son anda uyandık. Son anda son beş yılda uyandık bişeyler yapmaya çalıştık ki her şeyi de ele geçirmiş vaziyetteler” dediği,

09.01.2008 günü saat:19.56’da Güler Kömürcü/M.Zekeriya Öztürk ile A. T. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Görüşmenin başında Güler Kömürcü, A. T. ile karşılıklı sohbet ettikten sonra Güler'in telefonu yanında bulunan M.Zekeriya Öztürk'e verdiği, A.'in M.Zekeriya Öztürk'e hitaben "Biz öğlen yemek yedik hanımlar bu Atatürkçü Düşünce Derneğinin şeyi Yeniköy Şubesine üye kaydediyorlarmış bizim arkadaşlar onlarda" "Bugünde onların en yüksek başındaki Orgeneral kim" dediği, M.Zekeriya'nın "Şener Eruygur Paşa" dediği, A.'in "Kaç milyonda iki yiz kırk kişiyiz diyo şey iki yüz kırk bin kişiyiz diyo ayıptır yani diyo" dediği, M.Zekeriya'nın "Doğruda ama birazcık o zaman şikayet ediyorlarsa dışarıyı bi dinlesinler kulak versinler ne oluyo İşçi Partisinin arka bahçesine döndü orası" "E tabi yani bu yıllardır bilinen gerçek bu" "Asker İşçi partisi o yüzden zaten orayı arka bahçe haline getirdi geliyor onlardan iki kelime öğreniyor gidiyo Aydınlıkta yazıyo Ulusal kanalda yayınlıyor" "Onlar gibi düşünen adam oluyor askerlerde oraya sinek gibi üşüşüyo yani emeklileri"  "Yani acayip bir döngü yarattılar Masonik bir yarım bir yaklaşım bile olabilir yani orda" "Ha yani nedir Atatürkçü Düşünce Derneği ben bir kısımını gördüm Ankara Hiltonda Tuncay Özkan geliyodu Cumhuriyet Kadının olarak çıkmışlar yaşa Tuncay hoşgeldin iyiki geldin iyiki sen varsın sen olmazsan biz mahvolmuştuk diye sloganlar atıyolardı" dediği, A.'in "Zaten biliyosun ADD İnglizcede ADD Dikkat Dağınıklığı, Dikkat Bozukluğu demek hastalık adı" dediği, M.Zekeriya'nın "Doğru söylüyosun yani öyle ... Allahtan Halk ingilizceyi bilmiyor" "Çok kişinin haberi yok yo bayrak hareketinde olay böyleydi zaten Tuncay Özkan’nın militer şeyleri geldi paramiter güçleri geldi" "Koruma halkası oluşturdular CHP ile ADD ile falan böyle yani buraya hizmet ediyor artık…" dediği,

Tape:1561, 28.01.2008 tarihinde Emin Gürses ile Mustafa…? arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Emin’in “…. eğer imkan varsa ADD başkanı Şener Eruygur paşaya haber gönderin.” “emniyet teşkilatında onla ilgili dosya hazırlanıyor.” “…Ergün Poyraz … bu belgeleri Şener Paşanın verdiği, onun aracılığı ile verildiği söyleniyor.” “.. çetenin içinde çetenin bir ucu şeyde kitap yazmış hapiste. Bu çeteye bu bilgileri sağlayan Jandarma Eski Genel Komutanı. Sevgi hanımla bağlantılı. Ergün Poyraz her gün Sevgi hanımın yanında, her gün onunla konuşuyor.” şeklinde konuşmalarından şüphelinin örgütsel konumu ortaya çıkmaktadır.  

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur ‘un sanık Sevgi Erenerol ile telefon irtibatlarının bulunduğu (Tape:1269 02.01.2008 tarihli görüşme)  

11.03.2008 günü saat:11.48 de, Tamer ile “Öbür konuda mutabakat bildirildi mi diğer tarafa” “O şeyle ilgili biz kaç kişiyiz ile ilgili” şeklinde yaptığı görüşmede içeriğinden Tuncay Özkan‘ın biz kaç kişiyiz adlı oluşumuyla irtibatlarının da bulunduğu anlaşılmaktadır.

02.02.2008 günü saat:16.38’de Kemal Yalçın Alemdaroğlu ile X Bayan arasındaki telefon görüşmesinde özetle; 

K.Alemdaroğlu'nun "…ee şeye mi Meclise doğru yürüyüş mü yaptılar" dediği, x bayanın  "Şimdi yapmışlar ama engellenmiş yolu değiştirmiş polis ben çünkü ordan çıktıktan sonra Mamak’a gittim" dediği, K.Alemdaroğlu'nun "Ben şöyle bir şey düşündüm bugün işte acaba ADD Rektörleri Ankara’da bir toplantıya çağırıp, Çarşamba veya Cuma meclise yürüttürebilirmi onları" dediği, x bayanın "Anladımda yani isterseniz siz Şener Paşayla konuşun bu konuyu ben kendisiyle konuşmuyorum" dediği, K.Alemdaroğlu'nun "Şimdi…ben konuşurum konuşmasına da ama yani şeydeki yönetimdeki rektörlerle de ben mi konuşayım" dediği, x bayanın bir süre ADD hakkında konuştuktan sonra “…ben ADD’nin buna sıcak bakacağını hiç düşünmüyorum, bu Ergenekon hareketi ile mitingleri birbirine bağlamaya çalışıyor bazıları" dediği, görüşmenin devamında K.Alemdaroğlu'nun rektörleri birisinin Ankara'ya davet etmesi gerektiğinden, bu kişinin Ankara Üniversitelerinin rektörlerinden birisinin olabileceğinden bahsettikten sonra yapılacak yürüyüşler için  "İzin alınmasın canım artık izne ne gerek var ya miting değil ki bu gidip orada saygı duruşu" "İzne gerek bile yok zaten"  dediği anlaşılmıştır.


Tape No: 6001, 11.02.2008 tarihinde saat 21:12’de Mehmet Şener Eruygurun  Gülseven Y. ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Şener Eruygur’un “Ali beyi veriyorum siz buluşma şeklini bi anlaşın aranızda” dediği ve görüşmeye Ali E.’ın devam ettiği, Ali E.’ın “ben Ali E. nasılsınız” dediği, Gülseven Y.’ın “Buyurun Ali bey biliyorum teşekkür ediyorum şimdi yarın akşam 11 de Danıştay başkanı Sumru hanımla randevumuz var” dediği, Ali E.’ın “Saat 11 de” “Nasıl planladınız gelmeyi” dediği, Gülseven Y.’ın “Şimdi biz yarın sabah 8 uçağı ile geliyoruz arkadaşlarla birkaç tanesi uçakta olacak ben getireceğim öbürleri de orada olacaklar ama biz şöyle yapalım 11 e çeyrek kala ya da 20 kala orada buluşalım” dediği, Ali E.’ın “o zaman Danıştay’ın önünde öyle mi” dediği, Gülseven Y.’ın “Danıştay’ın evet başkan özel kalemde de buluşabiliriz çünkü randevumuzu var zaten şimdi Danıştay binası tam olarak nerede Ali bey” dediği, Ali E.’ın “Danıştay binası Sıhhiye’de Sıhhiye Orduevini biliyor musunuz” “Orduevinin hemen bitişiğindedir” “Orduevi ile Danıştay arasında bir şey var yol yani sokak var”  dediği, Gülseven Y.’ın “Tamam hatırladım şimdi Ali bey” “Özel kalemde bekleyebiliriz biz 15 çeyrek şey 20 kala orada olalım” dediği, Ali E.’ın “Ben sizi orduevinden” dediği, Gülseven Y.’ın “Şeyden Sivil Toplum Kuruluşları birliği geliyoruz diyoruz size de bütün programı fakslattırıyorum yarın bizim sekreterle konuştum şimdi” “13:30 da da Yargıtay başkanına gidiyoruz saat 14:00 te de başsavcıya gidiyoruz Yargıtay başsavcısına” dediği, Ali E.’ın “Efendim şöyle yaparsak bir kere Danıştay da buluşalım sonra konuşuruz” dediği, Gülseven Y.’ın “Sonra programımızı konuşalım çok teşekkür ediyorum” dediği, Ali E.’ın “Danıştay’da şöyle buluşalım 10:45 te ben Danıştay’ın özel kaleminde beklerim sizi” “Yanımda şey Bilim Danışma Kurul başkanımız emekli gelmiyor mu bizim bir arkadaşında gelme ihtimali vardı da” dediği,

Tape:3622 11.02.2008 tarihindeki Doğu Perinçek’in Ferid İ. ile görüşmesinde özetle; Doğu Perinçek’in “bir konuşalım dedim ben gelince anlatırım bugünkü toplantıyı ,bir bildirge yayınlanıyor yarın yada öbür gün 30 imzalı bir eşgüdüm komitesi kurmuşlar, Şener  Eruygur geldi da geldi bugün yanında Dursun Ali Ercan, Hurşit Tolon işte 30 kişilik bir şey oluşturmuşlar işte onların hepsi vardı konuştuk ettik falan yani söylediklerinde yanlış yok  ama mümkün olduğu kadar yuvarlak şeyler iç dış tehdit falan gelince anlatırım” dediği, ilerleyen konuşmada Talatpaşa komitesinin yapacağı toplantıdan bahsettikleri ve  Doğu Perinçek’in “…Mehmet haberal ufuk söylemez Kamuran … da yolla gelmezlerse gelmesin” “… hatta İlhan Selçuk’ta gelsin” dediği, 

08.04.2008 tarihli görüşmede, 12 Nisan ‘da düzenlenecek miting için,

“halk yapıyor biz yapmıyoruz ki” “mitingi de çoğunluğu add li olabilir ama millet kendisi geldi” dediği, Hurşit Tolon’un “şimdi bu 12 nisan ı kim yapıyor halk yapıyor” “halk toplanıyor” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onun için de ben özellikle toplantılara bile siz başlangıçta şey yaptınız bu konuda biraz karşı durdunuz ama onun için şey toplantılarında kendim şahsen bulunmak istemedim adamlara bakın ya” “Şimdi bakın halk istiyor halk ne yapsın kendisinin sivil toplum kuruluşları aracılığı ile bunu düzenleyebiliyor”..Mehmet Şener Eruygur’un  “Şimdi bakın bütün bunun aslında çok teşekkür aradığın için bunun aslında yasal şeyi bu doğrudan doğruya bu cumhuriyet mitinglerini birileri tarafından planlanmış bir miting olarak yani kötü niyetlerin planladığı bir miting şimdi demokratık bir açılım bu insanlar insanlar düşüncelerini katılımcı bir demokrasiye mantığı içerisinde açıklıyorlar bunları söyleyenlerin konuşanların hepsi sivil burada konuşanların ne menem bir düştur ki ben diyorum ki çıkın gelin falanca yerde birleşin ya bu ne biçim iş bu böyle ya bende keşke öyle bir düş olsa değil mi, diyerek bizzat aylar öncesinden 12 nisan tarihini bizzat kendilerinin belirlediği, ve birçok kişi ve kurumu örgütlemelerine rağmen kendileri hakkında bazı gazetelerde darbe planlarıyla alakalı haberlerin çıkması ve kapatma davasının açılması sonrasına denk gelmesi sebebiyle mitingi kendilerinin düzenlemediğini halkın kendi kendine düzenledikleri gibi kendilerinin de inanmadıkları mazeretleri ileri sürüp kamuoyundan gizlenmeye çalıştıkları anlaşılmaktadır. 

Tape:1591 22.02.2008 tarihinde Emin Gürses ‘in ile Bülent..? görüşmesinde özetle; Bir süre konuştuktan sonra Bülent’in “Şimdi bomba bir haber size ondan aramıştım da şimdi bomba bir haber bir numara Veli Küçük kaçıncı numarada biliyor musun?” dediği, Emin Gürses’in “Onuncu numara mı.” dediği, Bülent’in “He vallahi on numara birinci numarada Şener Eruygur listede Abdullah Öcalan'ı dahi katmışlar işin içine.” dediği, bir süre Doğu Perinçek ve Mehmet E. isimli şahıslar hakkında konuştukları, devamında Emin Gürses’in Ergenekon operasyonunu kastederek “Demek ki birinci sırada Şener Paşa var hee.” dediği, 

SİYASİ PARTİLERLE ALAKALI FAALİYETLER

 Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un 17.03.2008 tarihinde saat: 09.08 de Selman P. ile yaptığı görüşmede özetle; “bunların grup çalışması olduğunu söylediği, Selman P.’ nun da “… “Derya onun içerisinde şimdi bunlar Baykal ‘a yaklaşmaya  çalışıyorlar” “Ve işte ileriye dönük bir siyasi bir prim elde etmek” “Olayı var İstanbul grubu da Nur hanım vasıtasıyla” “..İstanbul Şişli ‘de Zekiye Hanım ’ın kız kardeşi olduğu, CHP teşkilatında da önemli yerinin bulunduğunu” söylemelerinden siyasi partilerde etkili konuma gelebilmek için yapılan faaliyetler anlaşılmaktadır.

07.01.2008 günü saat:20.11 de Halis Yavuz IŞIKLAR ile Y.Yavuz T. ‘ın yaptığı görüşmede özetle; 

Mehmet G. ’ün bir soruşturma nedeniyle aranması ile ilgili konuştukları, Halis Yavuz I.’ın “… Komutan bir görev verdi o görevi ... Koşuşturup duruyorum işte..”  dediği, devamında Mehmet G.’ün aranması ile görüşmeye devam ettikleri, Halis Yavuz I.‘ın Mehmet G.’ü kastederek “Bir arayım bakayım ben.. yani olmaz bu ... bir takım yerlerde biz Mehmet ‘i alıyoruz yanımızda götürüyoruz, yarın Şener Paşa duyunca bunu kıyamet kopacak” dediği tespit edilmiş olup bu görüşme içeriğinden şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un eski MHP ‘li Mehmet G. ‘le de irtibatlı olduğu anlaşılmaktadır.

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un 08.04.2008 günü saat:10.56 da, Ahmet Hurşit Tolon ile yaptığı görüşmede özetle; 

Hurşit Tolon’un, gazetelerde çıkan haberlerde, AKP ye yönelik psikolojik savaş planlandığı, bunun için Danıştay saldırısı, geniş katılımlı cenaze törenleri, Cumhuriyet mitingleri, Yürütme Organı karşıtı gösteri yürüyüşleri düzenlendiği, bunun amacının da darbe yapılması özlemi olduğu, tüm bunların planlayıcısı olarak ta şüphelinin gösterildiğini aktardığı,
Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un İstanbul ilindeki ikametinde el konulan, (2) sayfalık dokümanın, 26.12.2007 tarihli olup, ADD Emirgan Şubesince gönderildiği, içeriğinde; Ülkenin içinde bulunduğu tehlikeden bahsedilerek “Genel Merkezin öngöreceği her türlü eylem planına katkıda bulunmaya ve katılmaya hazır olduğumuzu” bilgilerinize arz eder”  şeklinde bir yazı olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un 16.02.2008 günü saat 19.52’de İlker Güven ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;

 “… Bak görüyorsun gazeteler nasıl üstümüze, üstümüze geliyor”… “O şey, Birol B. bi şeyler söylemişti ya, beni de alkışlarken çekmişler” dediği, şüpheli İlker Güven’in “Bende vardım bende alkışlıyordum beraber” dediği, şüphelinin  “senin alkışlamanla bizimki farklı tabi” dediği, İlker Güven’in “haa o şey anladım, anladım hani şey mi darbe mi şeriat mı darbeden yanayım demişti alkışlamıştık onu diyorsun” şeklindeki görüşme içeriği ile alakalı olarak,

Savunmasında o panelde demokrasiyi öven, öne çıkaran konuşma yaptığını iddia etmiş ve ayrıca bu toplantı da bir hukuk fakültesi öğrencisinin yönelttiği. “Hukuk fakültesinde hukuk dışı yollardan bahsedilmesi ne kadar doğru diye” sorduğu soruya kendisinin soruyu soran kız çocuğuna karşı salonda bir tepki oluştuğunu beyan etmesinden de yapılan görüşmelerin hukuk dışına çıkılmasıyla alakalı olduğu anlaşılmakta olup, dosyada  mevcut şüpheli Birol B.’a ait görüntülerin bulunduğu CD çözüm tutanağına bakıldığında, panelde konuşan Birol B.’ın; “ben bütün toplumlarda hukuka ihtiyaç olduğunu, hukuk içinde yaşanması gerektiğini düşünüyorum, bazı durumlarda hukukun askıya alınmasında bir zarar yoktur diye düşünüyorum” “bu kadar alkış aldığımıza göre örgütü kurduk biz… gerekirse hukukun dışına çıkarız. Zaten çıkılacağı günler geliyor diye düşünüyorum” dediği tespit edilmiştir.

 “Bazı durumlarda hukukun askıya alınmasında bir zarar yoktur diye düşünüyorum, bunlardan bir tanesi de Atatürk ’ün yaptığı devrimdir yani Atatürk çok hukuka bağlı olması gidip padişahın önünde selam durması gerekiyordu ki biliyorsunuz….sonra yok buraya kadar dedi. Gitti kendi işini yaptı padişah tanımıyorum dedi…..bir şey yaptı hukuk dışına çıktı ama ülkesini kurtardı bu yüzden ben ….sahip hukuk içinde kalınması gerektiğini….ben çok şeylerine sığınarak aflarına sığınarak ben çok öyle düşünüyorum ülke zora düştüğü zaman hukuk dışına çıkılır diye düşünüyorum, bu kadar alkış aldığımıza göre örgütü kurduk  biz evet evet gerekirse hukuk dışına çıkarız. Zaten çıkılacağı günler geliyor diye düşünüyorum,  …1994 yılında biliyorsunuz istanbul ve ankara belediyelerini vermiştik ilk defa istanbul büyükşehir belediyesini ve ankara büyükşehir belediyesini vermiştik şöyle geriye bakıyorum 14 yıl geçmiş bu 14 yıl içindeki ….bakarsak durum çok kötü hep geriye gitmişiz, hep vermişiz, hep kaptırmışız. Şu günlerde şöyle bir problem oluşmaya başladı diye düşünüyorum….günlerden geçiyoruz her gün başka bir şeyle sinirlerimiz tepemize çıkıyor kızıyoruz işte  elimize bayrağı alıp bir yerlerde mitingler eylemler yapıyoruz. Burada şöyle bir tehlike var bir süre sonra bunların yalan olma ihtimali yüksek yani ……yavaş yavaş insanlar biz gidiyoruz konuşuyoruz bağırıyoruz ama sonuçta olan oluyor dolayısı ile yaptığımız pek işe yaramıyor diye o yüzden hani bu bi savaş sebebi gibi bir mücadele ise barutu da iyi kullanmak lazım barutu da sık sık boşaltmamak lazım eğer ülkesini seven Atatürkçü insan şu tehlikenin …olması herkes rejim elden gidiyor maf olduk öldük doğru gerçekten rejim elden gidiyor maf olduk öldürüz ama işte  orduyu çağrılalım ordu darp yapsın falan şu anda zamanı değil ben…..Yok yok şu anda zamanı değil niye zamanı değil ben onu açıklamaya çalışıyorum biz beş yıl boyunca akp’nin hükümetinin tüm vatan hainliklerini ülke satmasını gördükten sonra ülkeyi tekrar şu anda  elimize alsak krizi elimizde  buluruz böyle bir problem var lütfen o yüzden orduyu biraz rahat bırakın Türk ordusu biraz kenarda dursun o ne yaptığını bilir. …biz bu günlerde ….dalarsak, hem … yapacağız, kahraman olacağız, hem kriz elimizde kalacak o yüzden…. Şener Eruygur’un konuşmayalım lütfen…”dediği belirtilmiştir. Bu tutanakta oturumu yöneten kişinin Mehmet Şener Eruygur olduğu anlaşılmıştır.

Şüpheli Birol B.‘yı savunmaya çalışmasından ve bu konuşmanın haberlerde kendisinin, darbeci olarak lanse edilmesi sebebiyle tedirgin olduğu anlaşılmaktadır.

 İstanbul’da bulunan ikametinde  yapılan aramada çıkan, (5 sayfa) “Neden ihraç ettik” başlıklı gazete küpürü fotokopisi olduğu, üzerine bir Hüseyin Ö. tarafından yazıldığı anlaşılan el yazısında, Türk ordusu olarak kuvvetli bir ihtilal yapılmasından bahsederek, “.. askeri idare başımıza gelsin istiyorum” şeklindeki yazıyı bilmediğini beyan ettiği ancak bu yazınında yürütme organını devirmeyi yönelik eylemlerini bilen kendisini tanıyan kişilerce yazıldığı anlaşılmaktadır.

Ankara ilindeki ADD binasında yapılan aramada bulunan, (4 sayfa)  ADD Niğde Şubesi temsilcisi Mehmet D.ün yazdığı anlaşılan “ne olacak bu memleketin hali ne yapmalı” başlıklı yazıda, “akp güdümünde yapılacak bir cumhurbaşkanlığı seçiminin mutlaka engellenmesi gerekmektedir. her yol ve her türlü eylemle.” şeklinde yazdığı görülmüştür. 

Atatürkçü Düşünce Derneğinde yapılan aramada, “Ulusal Mutabakat Eylem Planı” isimli, internet çıktısı olduğu tahmin edilen belge bulunarak el konulmuştur. bu belgenin içeriğinde, “üniversite öğretim görevlilerinden, sivil toplum kurumu yöneticilerine kadar bir çok kişiden sağlanan dosyalar ve şahıslara ilişkin özel bilgilerin Cumhuriyet Çalışma Gurubunda raporlandığı, ulusal birlik hakeretinin bizzat dönemin jandarma genel komutanı şener erguygur tarafından kurulduğu ve cumhuriyet çalışma grubu dan alınan sivil toplum eylem kararları kapsamında, 225 ayrı sivil toplum kuruluşunun ulusal birlik hareketiyle iş birliğinin sağlandığının” belirtildiği anlaşılmıştır. buradan da ergenekon silahlı terör örgütünün darbe yapmak için oluşturduğu cumhuriyet çalışma grubu nun yapmayı palanladığı sivil toplum kuruluşlarının tek elden yönetimi çalışmalarına Mehmet Şener Eruygur un hem görevi zamanında hemde emekliliği zamanın da katılarak örgütsel faaliyetlerini sürdürdüğü anlaşılmıştır. 

Şüphelinin dönemin Meclis Başkanı Bülent Arınç ile yaptıkları görüşmeyi gizli kameraya çektirdiği, buna ilişkin dökümlerin şüpheli de elde edildiği.

Yine gazeteci Aslan Bulut ile yaptığı görüşmeleri kaydedip çözümünü yaptırdığı tespit edilmiştir.

“görüşmeler 2” isimli klasörde şüphelinin Jandarma Genel Komutanı iken Eylül 2003, Kasım 2003, Mart 2004, Ocak 2004 tarihli ziyaret. Çizelgesinde Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsanıkları Ferit İlsever, Adnan Akfırat, Vedat Yenerer ile Yavuz Işıklar ile görüştükleri anlaşılmaktadır. 

 08.11.2007 tarihinde Güler Kömürcü ile Ahmet R. arasındaki telefon görüşmesinde; 

Güler Kömürcü’nün “32. programına katılacağından bahsederek, “grupta başka kimler var” diye sorduğu, Ahmet R.’nun “Bizim grupta işte en yeni Orgeneral emekli Şener Eruygur var” “Şener jandarma komutanı onların listesini ben size şey yaparım email olarak geçerim” dediği,

08.04.2008 günü saat:17.19’da Mehmet Şener Eruygur  ve İlker Güven ’in İslam A.  ile yaptığı görüşmede özetle; 

İlker GÜVEN’in “Şimdi ben sana şeyi söyleyeyim Şener Eruygur orgeneral var ya tanırsın” “..şimdi beraberiz onun bi haritasını çıkarmanı istiyorum” dediği ve şüpheliyle ilgili bazı bilgiler verdiği, İslam A.’ın özel sorucağı bir şey varmı diye sorması üzerine, “.. .. ergenekon mergenekon abuk subuk laflar var yaa onlarla ilgili özel bi konu” dediği, İslam A.’ın ise “tamam abicim en kısa zamanda hazırlar dönerim” dediği, daha sonra şüphelinin de İslam A. ile görüştüğü görüşme içeriklerinden şüpheli ile alakalı resmi bir soruşturma olduğu bilinmeksizin kendilerinin de Ergenekon Silahlı Terör Örgütüdavasında yakalanabileceklerinden korktukları, örgütsel ilişki içinde oldukları kişilerin bazılarının tutuklanmasından korkarak cinci ve büyücü hocalara gidip bu konularda bilgi almaya çalışmaları da Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile irtibatlarını ortaya koymaktadır.

Tape :1554’de kayıtlı, 22.01.2008 günü saat : 17.25’te Emin Gürses ile Erol…? (Mütercimler) arasındaki telefon görüşmesinde özetle; 

Bir süre Veli Küçük ve diğer şahısların yakalanması ile ilgili görüştükten sonra “…Ben Veli küçüğe pek rastlamadım. Ben kilisede Veli Küçük’e hemen hemen hiç rastlamadım.”  “Burda rastladığım insanlar daha ziyade bu şu anda cezaevinde Muzaffer yüzbaşıyla beraber var ya bir çocuk.” Dediği, Erol’un “Anladım Ergün Poyraz.” Dediği, Emin’in “Ergün Poyraz'a rastladım. Ergün Poyraz da zaten Jandarma genel komutanlığından aldığı bilgilerle o kitapları yazıyordu eski komutan.” “Sonra bunu teslim ettiler biliyorsun. 
Sanık Ergün POYRAZ’ ın ait koruma notları göz önüne alındığında; MGK Genel Sekreterliği’nden, dönemin Jandarma Genel Komutanı Şener Eruygur’a kadar makamında görüşmeler yaptığı, Emniyet Müdür yardımcısının tayin işi için bizzat MGK Genel Sekreterine kadar gidip görüşebildiği, Mülkiye Başmüfettişlerinden Teftiş Kurulu Başkanına kadar birebir toplantılar yaptığı, Yargıtay’da görülen davalar için Yargıtay üyeleriyle toplantılar yaptığına ilişkin notlar olduğu görülmüş, bu davalara şüpheli Ergün Poyraz’ın müdahil olarak katılması hususları değerlendirildiğinde; sıradan bir yazar olarak bunları yapmış olmasının hayatın olağan akışına uygun düşmediği görülmüştür. 

Sanık  Hayrullah Mahmut Özgür savcılık beyanında;

Şüphelilerden Behiç Gürcihan ve İsmail Yıldız'ı tandığını, Ergün Poyraz ile bir defa yüzyüze görüştüğünü, Ankara'da EMİN Ç. ile ilgili bir konu hakkında görüştüklerini, "Ultra Türkler Derin Devlet Tartışmaları ve Yine Milliyetçilik Tartışmaları" isimli bir kitap yayınlamak üzere taslak hazırladığını ve şu anda Alfa Yayınevinde yayınlanmak üzere bu taslağın beklediğini, kendisine bu konularda gelen iddialar ve yazıları bir kitapta topladığını, Ultra Türkler kelimesini Amerikalıların kullandığını, BOP' da ortaya çıkan engellere karşı da Ultra İran ultra Gürci şeklinde tabirler kullandıklarını, bunun bir örgüt olmadığını, Türk devletinin kendisi olduğunu, Ankara' ya gittiğinde almış olduğu brifinglerden çıkardığı sonuca göre de Ergenekon efsanelerinin değil Türk devletinin kendi yapısı olduğunu anladığını, 

Belirttiği brifingi o dönem Jandarma Genel Komutanı olan Şener Eruygur ile ve genel kurmay istihbarat daire başkanı Aslan Paşa isimli şahıslardan özel olarak aldığını, edindiği bilgilerle Türk devletinin zayıf olmadığı ve her alanda güçlü olduğunu anladığını, bu yazıyı da derin devlet tartışmalarını başlatmak için yazdığını, bu konuda MİT müsteşarı Şenkal A. ve Emniyet Genel Müdürü Gökhan A. ile de 2003 yılında görüştüğünü,  

"İmam" başlıklı Musevi Alonriyel' in Türk Siyasetine armağan ettiği Potomyalı Recep Tayyip Erdoğan ile başlayan  yazı ve "Fırıldak" başlıklı Melih Gökçek ile ilgili kitap,"çuval" başlıklı TSK' yı tasfiye operasyonu, "Genel Kurmay Başkanı Hilmi Özkök'ü istifa ettirme projesi" başlıklı yazıların sorulması üzerine; bunların kitap çalışmalarının önsözleri, kapakları ve benzeri çalışmaları olduğunu, bunların CD' lerinin Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde bulunduğunu, ancak Alfa Yayınevinde yayınlamak için sıra beklediğini, 

"1994 Ağustos ayında gizli emirle GK K.Irakta gayri nizamiyel faaliyetlerinin başlatılması özel kuvvetler komutanlığına verilmişti" başlıklı yazının sorulması üzerine; yazıyı kendisine orada görev yapmış bir şahsın anlattığı bilgilerden yazdığını, burada Türkiye' nin Kuzey Irakta yapmış olduğu faaliyetleri anlattığını, çatışmalarda bir kısım şahısların devlet tarafından öldürüldüğünün iddia edildiğini ve yine oradaki bazı hadiseleri kendisine anlattığını, ancak bu önemli bilgiler içeren konuyu teyid ettiremediğinden sadece izlemeye aldığını, "Aponun yakalanması" başlıklı yazı ve devamındaki yazıların içeriğinin de aynı kişinin anlattığı olaylar olduğunu, bunları hiç bir yerde kullanmadığını, bu kişinin özel kuvvetlerde görevli olduğunu, ancak ismini bilmediğini,  

"2 Nisan 2002 Londra notları" başlıklı yazının Erdoğan' ın kendisini Zapsu aracılığı ile İngiliz sat komandolarına korutmak istediği konusunda yazılmış bir yazı olduğunu,  

 Sesar Araştırma ve Geliştirme Merkezinde baş danışman olarak çalışmadığını, ancak İsmail Yıldız’ ın kendisini onure etmek için böyle bir kart bastırdığını, bu karta da baş danışman olarak kendi ismini yazdığını, zaman zaman İsmail Yıldız’ a bazı konularda bilgiler verdiğini, kendisi ile 2003 yılından beri Sesar' da tanıştığını, Haber Türk' deki yazıları yazdığı dönemde tanıştıklarını, daha sonra fikir alış verişinde bulunduklarını, ancak aralarında paraya bağlı bir iş alış verişi olmadığını, yazıları yazıp gönderdiğini, İsmail Yıldız’ ın beğendiği yazıları sitesinde Sesar ismi ile yayınladığını, daha önce Star Gazetesi başyazarı olduğunu, Tayyip Erdoğan' ın BOP projesini desteklemesinden ötürü kendisine muhalif yazılar yazdığını ve AKP' nin yolsuzluklarını anlatan yazıları sebebi ile basın kuruluşlarında işe girmesine engel olduğunu, bu sebeple Tayyip Erdoğan ile aralarında bir husumet bulunduğunu, bu sebeplerle AKPye mualif olduğunu, AKP’ nin kendisine zulmettiğini, kendisinin de bunu her platformda dile getirdiğini, Özel Kuvvetler mensubunun anlattığı Hilmi Özkök' e suikast yapılması ve Aziz  Yıldırım' ın şirketinin ihale edilmesi konularında araştırmalar yaptığını, ancak sonuca ulaşamadığı için bunları yayınlamadığını, Aziz Yıldırım' ın konusu olan ihale ile alakalı olarak da ifadenin  alındığı tarihli Yeni Şafak gazetesinde "VKGB' nin askeri ihalelere giren üyesi Balaban ile silah tüccarı Bozdağ' ın Fenerbahçe başkanı Yıldırım' ın aldığı ihaleyi başkasına verme pazarlığı ortaya çıktı" başlıklı haber yayınlandığı, kendisine anlatılan konularında bir kısmının medyaya yansıdığını, 

Behiç Gürcihan' ı zaman zaman Star Gazetesinde İsmail Yıldız' dan aldığı fikirleri yazması ile tanıdığını, kendisi ile bir samimiyetinin bulunmadığını, zaman zaman fikir çatışmalarının olduğunu, diğer şüphelilerden hiç kimseyi tanımadığını beyan etmiştir. 

Tuncer Kılıç' ve  Şener Eruygur'la  İlişkilerinin  gazeteci ve subay ilişkisinden öteye geçmediğini, beyan etmiş ise de elde edilen dökümanlarda sanık Hayrullah Mahmut Özgür’ün İsmail Yıldız’la birlikte şüpheliler Levent Ersöz ve Hasan Atilla Uğur’un yanına Cumhuriyet Çalışma Grubu faaliyetleri çerçevesinde birçok kişiyi getirip gizli kamerayla görüntülerinin alınmasını sağladıkları, İsmail Yıldız’la Kıvanç Değirmenci kod  adını kullandığı, sanık Halil Behiç Gürcihan’ında Kıvanç Değirmenli adınyla yazılar yazdığı, aralarındaki ilişkinin gazeteci subay değil Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün sivil ve askeri yapılanması içinde yer alan örgüt üyelerininin müşterek çalışmaları olduğu anlaşılmaktadır.  

İsmail yıldız’ın işyerinde elde edilen bilgisayarda; Ulusal Birlik Hareketi Platformu; İnsan Hakları Derneği'nin eski Genel Başkanı Akın Birdal'a 1998 yılında silahlı saldırıda bulunulması eylemini organize eden Semih Tufan Günaltay, 4.5 yıl cezaevinde yattıktan sonra 2005 yılında Ulusal Birlik Partisi'ni (UBP) kurdu. Günaltay, Muzaffer Tekin'le Türksolu'nun düzenlediği bir etkinlikte tanıştı. Kitaplarını da Türksolu tanıyordu. Günaltay, Yargıtay kararıyla başkanlıktan ayrılınca UBP de kapandı. Günaltay, uzun bir sessizlikten sonra 11 Şubat'ta Ulusal Birlik Hareketi Platformu'nu (UBHP) kurduğunu açıkladı. Kağızman Gençlik Derneği'nin başkanlığını da yürüten Günaltay'ın oluşumunda 38 kuruluş var. UBHP'nin Ankara'daki temsilciliğini ise Atatürkçü Düşünce Derneği Başkanı ve eski Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur yürütüyor. UBH'ya destek veren kuruluşlar arasında Temiz'in UHB'si ve avukat Erkut Ş.'in İlerici Aydınlar Derneği (İAD) de yer alıyor. 

İlerici Aydınlar Derneği: Semih Tufan Günaltay'ın Akın Birdal suikasti sonrası avukatlığını üstlenen Erkut Ş., İlerici Aydınlar Derneği'ni (İAD) kurdu. Şeklindeki yazıdan da aralarındaki ilişkinin örgütsel ilişki olduğu ortaya çıkmaktadır.

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGURun  dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu görüşmeler  
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Adnan TÜRKKAN
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Aydın GERGİN
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3
Ahmet Hurşit TOLON
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Birol BAŞARAN
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5
Doğu PERİNÇEK
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Erol MÜTERCİMLER 
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7
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9
Engin AYDIN
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Hüseyin Vural VURAL
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Hasan Atilla UĞUR
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Halis Yavuz IŞIKLAR
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Habib Ümit SAYIN
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İlker GÜVEN
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Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU
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Mustafa Ali BALBAY
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Muhittin Erdal ŞENEL
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Münür Kemal YAVUZ
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Mustafa ÖZBEK
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Merdan YANARDAĞ
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Nusret SENEM
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Paşa Ümit ERENEROL
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Sevgi ERENEROL
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Sinan Aydın AYGÜN
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25
Selim Utku GÜMRÜKÇÜ
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Tunç AKKOÇ
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Tanju GÜVENDİREN
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Tuncer KILINÇ
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29
Ahmet Tuncay ÖZKAN
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Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ 
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Veli KÜÇÜK
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Levent ERSÖZ







4
e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüyöneticilerinden Doğu Perinçek ve İlhan Selçuk 'tan elde edilen dokümanlar arasında, “Milli Hükümet” projesiyle ilgili elde edilen dokümanda,

 “Kuşatma Nerden ve Nasıl Yarılır 16 Kasım 2003” başlığı altında “Milli Hükümet nasıl kurulabilir? Tayyip Erdoğan iktidarı, Millet-Ordu işbirliği ile bertaraf edilebilir. Millet-Ordu işbirliğinin unsurları Milli Kuvvetler olarak adlandırılacaktır. Milli Kuvvetler şöyle sıralanabilir: 

— Halk Hareketi 

— Milli Güçbirliği

— Meclisteki Milli Kuvvetler

—Ulusal Medya (Ulusal Kanal vb)

—Türk Ordusu” şeklinde bilgilerin bulunduğu, bu konuda ne yapılması gerektiğinin yazıldığı anlaşılmış olup şüpheli Mehmet Şener Eruygur bu konuda kendisinin Ulusal Birlik Platformunun başkanı olduğunu, Milli Güç Birliği ve Ulusal Güç Birliğiyle alakasının olmadığını belirtmiş ise de Ergenekon dokümanları arasında bulunan Ergenekon Yeniden Yapılanması  başlıklı ana belgenin 3., 5., ve 24. sayfalarında, 

Lobi ve Reaksiyon kodlu dokümanların 3. sayfalarında Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren “Ergenekon” şeklinde ibarelerin yer aldığı anlaşılmıştır.

Yine aynı örgütsel içerikli dokümanlardan,

Ergenekon isimli belgenin 5.Sayfasında “Ergenekon içinde yer alan değerli TSK mensupları ile Kemalizm’e ve ülkesine bağlı, insanlık onurunu ve kimliğini yitirmemiş, her meslekten sivillerin organizasyonu ile ortaya çıkacak olan yeni yapılanma gerçekte geç kalınmış bir girişim olarak görülmelidir.”

Aynı konuyla alakalı Lobi kodlu dokümanda 3. sayfasında 

 “Sivil Unsurların” örgütlenmesi zorunluluğu kaçınılmaz bir gerçektir. Bu gerçekten hareketle hazırlanan ve “Lobi” adı verilen bu “gizli örgütsel” çalışmanın amaçları doğrultusunda şimdiye değin faaliyet gösterilmemiş olması, bize göre büyük bir talihsizliktir.” şeklinde anlatımların bulunmasından Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün hem askeri alanda hem sivil alanda faaliyetlerde bulunduğu, şüpheli Mehmet Şener Eruygur‘un  Ergenekon Silahlı Terör Örgütü içerisinde başlangıçta  askeri görevi döneminde ve akabinde emekli olduktan sonraki dönemde yer aldığı, temadi eder nitelikteki bu suçu askerlikle ilişiğinin kesildiği tarihten sonra da işlemeye devam ettiği anlaşılmıştır. 


Görev yaptığı dönemde Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün amaç ve faaliyetleri doğrultusunda, kendi mesleki görev ve yetki alanına girmeyen, konusu Anayasa ve yasalarla yasaklanmış ve suç teşkil eden fiilleri, sivil şahıslarla iş birliği içerisinde işleyerek darbe yoluyla halkı Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine karşı silahlı isyana tahrik etmek ve Cebir ve Şiddet kullanarak Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini ortadan kaldırmaya teşebbüs fiillerinin içinde bulunduğu anlaşılmıştır.


Şüpheli Mehmet Şener Eruygur ‘un Jandarma Genel Komutanı sıfatıyla görev yaptığı, bu görevi sırasında askeri görev ve amaçların tamamen dışında ve Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda kurulduğu açıkça anlaşılan Cumhuriyet Çalışma Grubu adı altında illegal örgütlenmeye gittikleri, bu grubun Türk Silahlı Kuvvetlerinin hiyerarşik yapısına uymayacak biçimde be  tamamen Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün hiyerarşik yapısına uygun olarak kurulduğu ve yasadışı istihbarat faaliyetleri, fişlemeler,  arşivlemeler, medya yönlendirmeleri gibi yollarla silahlı örgütün amaçları doğrultusunda faaliyetlerde bulundukları  anlaşılmaktadır.

Bu grubun faaliyetleri sırasında; dönemin Genel Kurmay Başkanını örgütün amaçları doğrultusunda hareket etmemesi nedeniyle istifaya zorlanmasından, yapılacak darbe sonucu tüm kişilerin görevleri ve hapis tutulacakları yerlerden, ABD ‘nin bu konudaki tepkilerine kadar ayrıntılı planlar yaptığı görülmektedir.

Darbe yapılabilmesi için; 

Gerekli toplum desteğinin sağlanması konusunda şüphelinin emrinde çalışan Türk Silahlı Kuvvetlerinde görevli kendisine bağlı alt birimin geniş kapsamlı olarak çalışması yanında, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün sivil unsurlarında görevli bireyler ve üst düzey yönetici kadrosunda bulunan şüpheli İlhan Selçuk, Mustafa Ali Balbay, Sinan Aygün, (Bülent kod) İsmail Yıldız, Ergün Poyraz gibi örgüt üyeleriyle sürekli olarak bizzat görüştüğü anlaşılmıştır.

Şüpheli Mustafa Ali Balbay ın haftada iki üç defa kendisiyle görüştüğü ve İlhan Selçuk ’un görüşlerini kendisine ilettiği Mustafa Ali Balbay ‘a ait dijital inceleme raporlarından anlaşıldığı,

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur‘un görev yaptığı dönemde Cebir ve Şiddet kullanarak Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini ortadan kaldırmaya teşebbüs eylemlerinde başarılı olabilmek için Ergenekon emrinde bulunan sivil toplum kuruluşlarının da desteği ile kamuoyu ve halk desteğinin oluşturulması amacıyla Cumhuriyet Çalışma Grubunun birçok faaliyetlerde bulunduğu bu faaliyetlerle alakalı yapılan masraflardan eylemlere kadar kendisine sürekli raporlar ve birifingler verildiği, bu raporların bir kısmının Cumhuriyet Çalışma Grubu devre raporu ve yıllık çalışma raporları şeklinde kendisine ve Ergenekon üst düzey yöneticilerine yazılı olarak sunulduğu, 

Devre raporlarında önceden Ergenekon Silahlı Terör Örgütünce alınan kararların uygulanması, yapılması planlanan ve yapılabilen konularla alakalı olarak değerlendirme toplantılarının sürdürüldüğü, 

Örgüt tarafından bu konuda özel istihbarat arşivi adı altında illegal arşiv oluşturulduğu, bu konuda yapılan harcamalar ve tutarlarının, şüpheli Mehmet Şener Eruygur tarafından onay verilen ödemelere ilişkin belgelerin ele geçirilen belgeler içinde bulunduğu, 

Örgütün amaçları doğrultusunda ve faaliyetleri kapsamında görüşülen birçok kişinin ses ve görüntü kayıtlarının gizlice - illegal olarak kaydedilip örgüt arşivine ulaştırıldığı,  örgütün bu özel grubu dışındaki üyelerinin bile haberdar olmadıkları Özel İstihbarat Arşivi oluşturduğu,

Şüphelinin tüm bu eylemlerini kendi başına, ya da askerlik görevi kapsamında yapmak gibi bir durumunun, yetkisinin, görevinin bulunamayacağı, şüphelinin askerlikle ilişiğinin kesilmesinden sonra da sürdürdüğü tüm eylemlerini Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün amaç ve faaliyetleri doğrultusunda, örgütün diğer birimlerinin yardımları ile sivil unsurlar, medya ayağı, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün kontrolünde bulunan kuruluşlar ile birlikte gerçekleştirdikleri, Milli Kuvvetler olarak adlandırdıkları, 

— Halk Hareketi 

— Milli Güçbirliği

— Meclisteki milli Kuvvetler

—Ulusal Medya (Ulusal Kanal vb)

—Türk Ordusu bileşkesini, cebir ve şiddet kullanarak Türkiye Cumhuriyeti Hükümetini ortadan kaldırmaya teşebbüs etmek şeklindeki eylemlerini gerçekleştirmek için kullandıkları, tamamen örgütsel kontrolde tuttukları kuruluşları, örgütsel organizasyonlarla gerçekleştirdikleri hareketleri, siyasi partilere ve medyaya dönük müdahalelerinin sonuçlarını, örgütsel amaçları doğrultusunda sevk ederek ve kendi konum ve imkanlarını  da kullanıp TSK yı aynı doğrultuda kışkırtarak, bu kadar farklı dinamiği aynı anda ve tek bir merkezden yönetmek suretiyle amaçlarına ulaşmaya çalıştıkları anlaşılmaktadır. 

Bu dinamiklerin benzer manipülasyonlarla aynı anda hareket ettirilmesi sonucu Türkiye Cumhuriyeti Hükümetleri daha önce de ortadan kaldırılmış, görevlerini yapması kısmen veya tamamen engellenmiştir. Bu çerçevede yapılan manipülasyonlar kapsamında, terör olaylarının artmasına göz yumulması, toplumsal kaos ve kargaşa ortamının körüklenmesi, halkın farklı kesimlerinin birbirlerine karşı acımasızca kışkırtılması ve bu doğrultuda meydanında kullanılması suretiyle psikolojik harekat uygulanması gibi faaliyetlerin bulunduğu bilinmektedir.Bu çerçevede Ergenekon Silahlı Terör Örgütü üyelerinde ele geçen belgeler, dokümanlar, planlar, dijital veriler ve benzeri belgeler, örgütün istihbarat ağının genişliğini, illegal amaçları doğrultusunda toplumsal kesimleri bölmek, birbirine karşı kışkırtmak, amaçları doğrultusunda özel hayat, hayatın mahrem alanları demeden her şeyi ve herkesi kontrol altına almak yönünde kararlılığını göstermektedir.Yine örgütün bazı üyelerinin bu konularda oldukça deneyimli oldukları, örneğin İlhan Selçuk un 1970 yılında aynı suçlamalarla tutuklandığı, Doğu Perinçek ’in birçok defa aynı tür suçlardan yargılandığı kendi beyanlarından anlaşılmaktadır.

Şüphelinin yazılı amaç suça teşebbüs bakımından hazırlık hareketleri bir yana icra hareketlerine bile başlamış bulunduğuna dair şüphe bulunmamaktadır.Şüpheli ve diğer örgüt üyeleri  örgütün amacı doğrultusunda milli kuvvetler diye adlandırdıkları  güçleri organize etmiş ve harekete geçirmişlerdir.16 Mart 2004 tarihli günlük notlarında; Özden Ö.’in Genel Kurmay Başkanını ziyarete gittiği, Jandarma Genel Komutanının darbe girişimlerinden haberdar olduğunu, bütün belgelerin elinde olduğunu, tarihi bir görev olarakta bu belgeleri devletin arşivine geçireceğini söylediği, şüphelinin Jandarmaya ait tesislerde Meclis Eski Başkanı ve rektörlerle toplantılar yaptıklarını ve bazı şahıslar hakkında fişleme çalışmaları yürüttüğünü ve bir derginin okunması için emir vermiş olduğu belirtilmiş olup; bu fiillerin tamamının icraata dönüştürüldüğü kanıtlardan anlaşılmaktadır.

 Ayrıca bu tür suçlarla alakalı olarak yapılan yasal düzenlemelerde bu suçların devletin şahsiyetine karşı suçlar arasında sayıldığı ve hazırlık hareketlerinin dahi cezalandırılacağı hususları açıkça öngörülmüştür. Şüphelilerin eylemleri de bu kapsamda sayılarak cezalandırılması öngörülmüştür. 

Sanık Emin Gürses beyanında: Ergün Poyraz da bulunan gizli askeri içerikli bilgi ve belgelerin Şener Eruygur tarafından verildiğini beyan etmiştir. Yine dosyada mevcut Ergün Poyraz’dan elde edilen ve korumaları tarafından elle yazıldığı anlaşılan günlük notlarda, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi Ergün Poyraz’ın dönemin Jandarma Genel Komutanı Şener Eruygur, İstihbarat Başkanı Orgeneral Levent Ersöz, MGK Genel Sekreteri Org.Tuncer Kılıç’la bizzat makamlarında birçok defa görüştüğü, ayrıca Teknik Ve Mali Daire Başkanı Albay Atilla Uğur’ la bir çok defa görüştüğü,  temin ettiği gizli askeri bilgi ve belgeleri kitaplarında kullandığı ve yazdığı kitapları büyük çoğunluyla askeri görevli şahıslara vererek bu kitapları sattırdığı, aynı notların içeriğinden anlaşılmaktadır. Şüpheli Ergün Poyraz’ın Levent Ersöz ve Atilla Uğur isimli üst düzey Jandarma İstihbaratından, para aldığına ilişkin tutanakların da İşçi Partisinden elde edilen CDlerin içinde yer alması, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün kapasitesini ve çalışma yöntemlerini göstermektedir.

Şüpheli Emin Gürses’in 25.02.2008 günü C.Savcılıkta alınan ifadesinde;

Sakarya Üniversitesinde Uluslararası İlişkiler Bölümünde Profesör olarak ders verdiğini Veli Küçük, Muzaffer Tekin, Sevgi Erenerol, Ümit Sayın, Mehmet Zekeriya Öztürk ve Kemal Kerinçsiz isimli şahısları tanıdığını, Sevgi Erenerol’un Patrikhanede verdiği toplantılara katıldığını,  Şener Eruygur ile alakalı dosya hazırlandığını basından duyduğunu, Ergün Poyraz'da bulunan belgeler ve arşivlerin Şener Paşanın verdiğini duyduğunu, bunu da Ergün Poyraz ile Sevgi' nin kilisesinde tanıştığı zamanda kendisine bazı dosyaları nereden aldığını sorduğunda Jandarmadan aldığını anlattığını beyan etmiştir. 

2004 yılında Sinan Aygün’ün ATO tesislerinde düzenlediği devrim yasalarının yıl dönümü nedeniyle Kuvvet Komutanlarının ve şüphelinin de katıldığı organizasyonun ADD ve üniversitelerle birlikte yapıldığı, 

Tape No: 6077, 08.04.2008 tarihinde şüphelinin Nermin…? ile yaptığı görüşmede  özetle; Nermin’in “odanızı temizlerken” “Temizledim bazı şeyler buldum efendim gönderilmemiş mektuplar buldum Üniversite rektörlerine” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Atın onları yırtın” dediği, Nermin’in “Atayım mı” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “He o şeyle ilgili eski” dediği, Nermin’in “Eski çok eski sizin imzanız var imzalamışsınız ayrıyeten özel kağıdınızıda koymuşsunuz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “biliyorum vazgeçtik ondan sonra gönderelim dedik vazgeçtik” dediği, Nermin’in “Tamam onları atıyorum efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yırtın onları atın” dediği, Nermin’in “Evet yırtıyorum onları hı yırtıp atıyorum kitapları şöyle bir gözden geçirdim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kütüphaneye koydunuz” dediği, Nermin’in “bir kısmını kütüphaneye koydum bir kısmıda yine sizin bakın ona göre” “özel gelmiş” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onlara bakarım” dediği, Nermin’in “masanız tertemiz oldu artı özel evraklarınız var onları yine size bıraktım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Yırtın atın onlarıda boşverin” dediği, Nermin’in “bide efendim seçim sonuçları var geçen senenin böyle küçük bir zarfta” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onları muhafaza etmek lazım elimizde ..” dediği, Nermin’in “Onları muhafaza ettim zaten sordum bazı şeyleri Ali hocama soraarak yaptım onun dışında diğerlerini temizledim birde bir kaç özel mektupunuz vardı Erzurumdan gelmiş onları sakladım belki ilerde” Erzurum dan gelmiş böyle birtanesi işte yardım istiyor filan” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “boşverin atın gitsin ne olacak”, şeklindeki görüşmeden de kendilerinin de heran gözaltına alınabilecekleri korkusuyla evrak ve belgeleri imha girişiminde bulundukları, söz konusu görüşmede yazılmış mektupların bir kısmının şüpheli Mehmet Şener Eruygur dan elde edilen dijital verilerin içinde bulunduğu, ayrıca Cumhuriyet Çalışma Grubu faaliyetleri raporları içinde yapılması planlanlanan yüzbin mektup gönderilmesi konusunun da uygulamaya konulduğunu göstermektedir. 

Ayrıca sanık Hayrullah Mahmut Özgür ün beyanında bahsettiği ve ultra Türkler olarak propagandasını yaptığı yazılarındaki derin devletle alakalı brifingin kendisine Mehmet Şener ERUYGUR tarafından verildiğini beyan ettiği, şüphelinin Cumhuriyet Çalışma Grubu faaliyetleri, Ayışığı ve Yakamoz adlı yürütme organını devirmeye yönelik planları ve dönemin Genel Kurmay Başkanı orgeneral Hilmi Özkök'ü istifa ettirme projesi gibi örgütsel yönde yazılan kitaplar da materyel temini suretiyle yönlendirdiği anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur Emekli Olduktan Sonraki Dönemine Ait Örgütsel Eylem Ve Fiileri

Şüpheli (Zafer kod) Muzaffer Tekin ’i tanımadığını beyan ettiği halde, aynı ortamda birlikte Çağlayan mitinginde çekilmiş fotoğrafının dosyada bulunduğu,

Konuşulanları ve katılımcıları her hangi bir şekilde basına veya başka bir kuruma bildirilmeyen,  mutat olarak her ay şüpheli Engin Aydın ‘ın sekreterliğinde ve İlhan Selçuk'un başkanlığında yürütülen Ankara Kent Oteldeki toplantılara katıldığı,

Encümeni Daniş toplantılarına iştirak ettiği,

Kemal Kerinçsiz ile aynı mitinge katılıp tanıştığı ve birlikte olduğu,

Sanık İlhan Selçuk' ile görevdeyken olduğu gibi emekli olduktan sonra da örgütsel anlamda sık sık görüştükleri, İlhan Selçuk tarafından Cumhuriyet Vakfına üye yapıldığı, 

Sanık Semih Tufan Gülaltay  beyanına göre,   platformun doğrudan üyesi olmadığı, ancak Yahya Efendi Vakfının kurucularından olduğu, S. O. Kuvva-i Milliye ve Büyük Hukukçular Birliği gibi oluşumların da platforma üye olmasını savunduğu, platformun bir toplantısına katıldığı,
Şener Eruygur'un ulusal platformun başkanı seçildiği şeklindeki tutanağın platformun yönetim kurulunun aldığı bir  karar olduğu anlaşılmaktadır.

Ulusal Birlik Platformu adı altında birçok dernek ve sivil toplum kuruluşunun aynı çatı altında örgütleneceği sivil platform kurma çalışmalarına katıldığı, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün talimatları doğrultusunda bütün sivil toplum kuruluşlarının aynı yerden yönetilmesi zorunluluğu kapsamında  örgütlenme için  TİT (Türk İntikam Tugayı) olarak tanınan örgütün mensupları ile ortaklaşa çalıştığı, birlikte çalıştığı Semih Tufan Gülaltay’ın  “bir hedefi olduğunu, bu hedefte önüne babası dahi çıksa öldüreceğini, karşısına çıkana acımayacağını” arkadaşlarına söyleyerek bu sözde sivil toplum kuruluşunun  Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün  amaçları doğrultusundaki kararlılığını ortaya koymuş olduğu görülmektedir.

Yapılan çalışmalar sonucunda Mehmet Şener Eruygur’un  2005 yılında Ulusal Birlik Platformunu Ankara 'da oluşturduğu, Semih Tufan Gülaltay‘la İstanbul da gizli toplantılar tertiplediği, Semih Tufan Gülaltay tarafından kendisine birifing verildiği, birifingin amacının bu platformun arkasında emekli orgenerallerin olduğunu ve legal bir oluşum olduğunu anlatmaya yönelik olduğu Semih Tufan Gülaltay ın telefon görüşmelerinden anlaşılmaktadır.

Milli İktidar Harekâtı (MİH) adı altında oluşturulan yapılanma çerçevesinde toplantılar düzenlendiği ve bu toplantıya katılan kişilerin mesleklerine göre ayrıldığı, “Generaller”  başlığı altında ise, “Org. Tuncer Kılınç, Tümg. Armağan Kuloğlu, Org. Hurşit Tolon, Org. Şener Eruygur” şeklinde isminin geçtiği, ayrıca örgüt üyelerinden Güler Kömürcü, Doğu Perinçek, Mustafa Balbay, Tuncay Özkan ‘ın da isimlerinin geçtiği,

Ankara'da Kamuran İnan, Ufuk Söylemez ve Mehmet Haberal'ın yönettikleri 1-1,5 aylık sürelerle devam eden  yaklaşık 30 civarında  kişinin katıldığı, gizli toplantılara  şüphelinin de iştirak ettiği, bu toplantılara Yaşar Okuyan, Doğu Perinçek, Yaşar Nuri Öztürk gibi siyasilerin katılması Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün ana dokümanında yer alan siyasi partilerin yönlendirilmesi amaçlarına uygun faaliyetlerden olduğu anlaşılmıştır.Şüpheli Mehmet Şener Eruygur un bir çok defa  üniversitelerin üst düzey görevlileriyle görüşmeler yaptığı, üniversitelere seçilecek adaylara kadar çalışmalar yürüttüğü, düzenledikleri toplumsal eylemlere üniversitelerin de katılmasının sağlanması için bazı üniversite rektörleri ve  üst düzey görevlileri ile gizli toplantılar yaptıkları görülmektedir. 

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur emekliliğini müteakip kendi beyanıyla Encümeni Daniş adı altında toplanan kurulun çalışmalarına katıldığı, yine kendi beyanına göre, Encümeni Daniş diye bir oluşumun varlığını, Jandarma Genel Komutanı iken bilmediği emekli olduktan sonra bu kurulun çalışmalarına davet edildiği anlaşılmaktadır.

Şüpheli Mustafa Ali Balbay ‘a ait dijital veri incelemelerinde, şüpheli ile sürekli olarak yaptıkları görüşme ve  konuşmalara ait notların bulunduğu anlaşılmıştır. 

Sanık Güler Kömürcü ‘nün sanık Mehmet Zekeriya Öztürk ‘le 11.01.2008 tarihinde yaptığı telefon görüşmesindeki anlatımları, şüphelinin amacını Türkiyede siyasi boşluğun giderilmesi biçiminde açıkladığı bu toplantı ile kişiler düzeyindeki faaliyet alanının genişliğini göstermektedir. (Tape:1423) “Güler Kömürcü telefon konuşmasında, bir toplantıdan bahsederek, “Duyurmuşlar Güler Kömürcüde katılıcak diye” “Tanınmış gazeteci Yiğit Bulut, Güler Kömürcü, Emin Çölaşan da aramızda olacak ve Bekir Coşkun aynı zamanda” “Şener Eruygur, İzzettin Doğan, Mehmet Haberal, Mustafa Özbek, Hasan Kundakçı, Tuncer Kılıç, Hurşit Tolon” “… Vural Savaş, Sadi Somuncuoğlu, Tantan, Yaşar Okuyan” “Ufuk Söylemez... Kamuran İnan” olarak isimler belirtmektedir.Şüpheliler bir yandan hiçbir siyasi oluşumla alakalarının olmadığını iddia ederken bir yandan da, bazı siyasi oluşumları örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirebilmek için bu oluşumların gzili olarak yapılan toplantılarına katıldıkları anlaşılmaktadır.

16.02.2008 günü saat:21.17’de Emin Gürses ile Bülent..? arasındaki telefon görüşmesinde; 

Bülent’in “STV 'den dinledim de yani açık açık şeylerde meydan okudu o Şener Eruygurlar falan onlar da meydan okudular yani” dediği, Emin Gürses ’in “onlar aldılar mesajı da.” dediği, Bülent’in “Tabi aldılar almışlar ki senin verdiğini almışlar ki bunlar iyice meydan okudular açık Şener Eruygur o bir adam daha var işte baya aynı Doğu Perinçek ağzıyla konuştular…” diyerek şüpheli Mehmet Şener Eruygur ile Doğu Perinçek ’in arasındaki konuşma lisanlarının önceden aralarında bilinen bir konuşma olduğunu ve yapılan görüşmeden de anlaşıldığı gibi şüphelinin hükümeti ortadan kaldırma faaliyetlerinin örgütçe de bilindiği ve bu şekilde algılanarak örgüt üyelerince de konuşulduğu anlaşılmaktadır. 

26.03.2008 günü saat:10.14 de, Fulya (Ersöz) ile yaptığı telefon görüşmesinde; Fulya’nın sitem ederek, babasının kalbinin sıkıştığını, kötü olaylar yaşadığını anlattığı, şüphelinin, neden diye sorduğu, Fulya ‘nın “Sizin en son yaptığınız bir konuşma var Yeni Şafakta o kaydedilmiş ondan dolayı bugün şu anda kalbi sıkışıyor ben ona hakaret ettim bir sürü” “..2-3 gün önce” “….siz böyle bir konuşmayı yapmağınızdır umarım” “Bilmiyorum işte AKP ile ilgili mi ne konuşma olmuş” “Olay ondan ibaret şimdi bana da bulaşacaklar diyor yani hepimize sıra gelecek diyor bu kadar dikkat edin komutanım dedim diyor” “Allah bin türlü belalarını versin hepsinin TSK nın da” dediği şeklindeki yaptığı görüşme içeriğinden şüpheli  Levent Ersöz ‘ün yaptıkları çalışmaların illegal olması ve bu kadar açık yapılmaması gerektiğini bu sebeple kanun korkusu sebebiyle kalp krizi dahi geçirebileceği belirtilmiş bu konuşmalardan da şüphelilerin örgütsel faaliyetlerini yaparlarken suç olduklarının bilincinde oldukları ve yasal süreç başladığında ise cezalandırılma korkusunda oldukları anlaşılmaktadır.

Ankara ilindeki ADD binasında yapılan aramada bulunan, (4 sayfa)  ADD Niğde Şubesi temsilcisi Mehmet Duruöz ‘ün yazdığı anlaşılan “Ne olacak bu memleketin hali ne yapmalı” başlıklı yazıda, “AKP güdümünde yapılacak bir Cumhurbaşkanlığı seçiminin mutlaka engellenmesi gerekmektedir. Her yol ve her türlü eylemle.” şeklinde yazdığı görülmüş olup; ADD ‘lerin hangi amaçla kullanıldığı anlaşılmaktadır.

Doğu Perinçek ile Bedri..? arasındaki telefon görüşmesinde; 

(Tape:3842’de dava dosyasında) 07.03.2008 tarihli TÜMEP ’in bir toplantısından bahsederek, Bedri’nin “… İlhan Selçuk, Hurşit Tolon, Şener Eruygur, Yarsav Başkanı, Danıştay, Yargıtay, Üniversitelerden bayağı seçkin bir topluluktu 70 kişi vardı, … Şener Eruygur yani bir araya gelmek gerekir Ulusalcıların birleşmesi gerekir diye özeti bu..” diyerek şüpheli Mehmet Şener Eruygur ‘un  konuştuğunu, toplantı sonrasında İlhan Selçuk ’un “…Orduya karşı kırgınlığını ve eleştirilerini” söyleyerek kapanış konuşması yaptığından bahsettiği  konuşma içeriğinden de Kent Otel toplantıları olarak bilinen toplantılarda Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda tüm sivil toplum kuruluşları ile ulusalcıların birleşmesinden bahsedilip orduya karşı kırgınlığın konuşulması da ordumuzun darbe çalışması içinde bulunan Ergenekon Silahlı Terör Örgütümensuplarına destek olmadığını açıkça göstermektedir.

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur ‘un görevde iken bilmediği ancak emekli olduktan sonra öğrendiği Encümen-İ Daniş denilen, bazı emekli genelkurmay başkanları, kuvvet komutanları, devletin üst düzeyinde görev yapmış bürokratlar, hakimler, büyükelçilerden, milletvekillerinden oluşan bir grubun katıldığı, 15 günde bir Moda 'da Deniz Kulübünde toplanan gizli heyetin toplantılarına katıldığını ikrar etmiştir. 

Şüpheliler kendi örgütsel faaliyetleriyle alakalı olarak medya kuruluşlarında yapılan haberler karşısında “bu, TSK ’ya karşı bir operasyon silahlı kuvvetler yıpratılıyor.”(Tape 6076 Ahmet Hurşit Tolon ile Mehmet Şener Eruygur görüşmesi 08.04.2008 tarihli) şeklinde tepki gösterseler de, - bu arada şüphelinin tüm telefon konuşmalarında dinleme ihtimaline göre dikkatli olmaya çalıştığı gözden kaçmamaktadır-  Semih Tufan Gülaltay gibi sabıkalı ve provokatif eylemleri kamuoyunca bilinen sabıkalı kişilerle görüşmeler yapmaları, bunu yaparken; ordu komutanlığı, Jandarma Genek Komutanlığı gibi eski konumlarını hiçe saymaları, Türk Silahlı Kuvvetlerinin temsilcisi olmadıklarını Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün temsilcisi olarak örgüt adına hareket ettikleri, bu örgüt adına Semih Tufan Gülaltay gibi sabıkalı kişilerle gizli toplantılar yaptıkları Mehmet Şener Eruygur’un ve Ahmet Hurşit Tolon’un ikrarlarından  anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un telefon görüşmelerinde genelde kendisinin dinlendiğini bildiği için fazla konuşmadığı, birçok kişiyle yaptığı görüşmelerde sonra konuşuruz yüz yüze konuşuruz şeklinde konuşulacak konuları yüz yüze konuşmayı tercih ettiği görülmektedir.

 Necip Hablemitoğlu’nun öldürülmesi olayıyla ilgili olarak Şengül Hablemitoğlu’na ağladığını söylemesine rağmen bu hususta düzenlenecek hiçbir etkinliğe izin vermediği, Şengül Hablemitoğlu’nun ADD nin yönetim kuruluna girmesine dahi izin vermediği ve ADD içinde Şengül Hablemitoğlu ‘nun Necip Hablemitoğlu ile ilgili taleplerini hep olumsuz karşıladığı, dosya da mevcut 6170 nolu telefon görüşmesinde Şengül Hablemitoğlu açıkça bu konuda kendisinden şikâyetçi olduğu, aynı dernekte faaliyet gösteren iki kişiden yönetim listesine girmiş bir kişinin dernek başkanını böyle suçlaması ve bunu yaparken de daha önce gönderdiği haberleri  hatırlatarak şikâyetçi olması, kendisinin tebrik etmek için arayan kişiye bu kadar tepki göstermesinden de şüphelinin ağladım ve cinayetin çözülmesi için tüm gücümle uğraştım diyebilmesi şüphelinin tamamen örgüt kontrolüne almaya çalıştığı ADD ye kontolü dışında kalabilecek kimselerin girmemesi için kararlı bir biçimde çalışması ve benzer terör örgütlerinde uygulanan iç anlaşmazlıklar ile iç hakimiyet kavgaları kapsamında  değerlendirilmiş ve Şengül Hablemitoğlunun telefon konuşmasında şüpheliye, “siz Necip’le ilgili bir şey yapılacaksa bu bizi aşar dediniz” biçimindeki ifadesi şüphelinin örgütsel konumu ve tüm dosya kapsamı karşısında  kaydadeğer görülmüştür.

 Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un daha önce Cumhuriyet Çalışma Grubu içinde bulunan üniversite rektörleriyle ADD çatısı altında görüşmelere devam ettiği, bazı rektörlerin Mehmet Şener Eruygur evinde gelip özel görüşmeler yaptıkları, bazılarının ise rektör seçilme şansı ortadan kalktığında ADD ‘deki görevlerinden ayrılmak istedikleri yaptıkları görüşmelerden anlaşılmaktadır..

Atatürkçü Düşünce Derneği Genel Başkanı olan şüpheli Mehmet Şener Eruygur ve etrafındaki yönetim kurulu üyelerinin birçoğunun Atatürkçü Düşüncelerin yayılması yerine tamamen Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda yapılan tüm çalışma, miting ve diğer eylemlerin organizasyonuna katıldıkları, yapılan telefon görüşmelerinde sürekli yürütme organının yıkılması için yapılan faaliyetlerin içinde yer aldıkları anlaşılmıştır. Hatta Tuncay Özkan’ın büyük bir muhalefet odağı gibi gösterilmesine rağmen bizzat Mehmet Şener Eruygur ‘dan aldığı talimatlara göre hareket ettiği, bu yolla Atatürkçü Düşünce Derneği gibi Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçin önemli olan bir derneğin muhalif bir gurubun eline geçmesine engel olunmaya çalışıldığı,  bunun Cumhuriyet Çalışma Grubu kararlarında yönetimiyle muhalefetiyle güçlü bir ADD ‘nin oluşturulmasının gerektiği yönündeki  kararlar istikametinde yapıldığı görülmektedir.

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur ‘un  6149 no lu Tapede 13.06.2008 tarihli Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede özetle; 

Bir televizyon programından bahsettiği ve “Ben izlemedim ama, kız izlemiş, birde bizim İlker kayıtı izlemiş, ya müthişmişin ama çok saldırmışlar köpekler sana ya” “… bazı şeyler söyledi İlker… bana, böyle şeylere sakın itibar etme” “…şimdi şunu bil …o konuştuklarımızın dışında başka bir şey olamaz” “Ayarlayacağımız şeylerde ikimizin, hepimizin çıkarı için. Bizim, hele bizim çıkarımız filan gibi birşey olamaz, biz ihtiyar adamlarız” “…bu badireye böyle atlatacaz ondan sonra sen önde olursun Hiç ses çıkarma şimdi sen işine bak” şeklindeki Bu görüşme içeriğinden Tuncay Özkan ‘la Mehmet Şener Eruygur ‘un özel olarak görüştükleri, telefonda hemen hemen hiç görüşmemelerinden de aralarındaki örgütsel ilişkinin varlığı anlaşılmaktadır. Görüşme içeriğinden kendi içlerindeki çekişmeden çok örgütün bu konuda amaçladığı  hedeflere ulşmak için şimdilik liderlik yarışnın ertelenmesini  söylemelerinden de bu  işlerin sırf dernek yöneticiliği için değil , Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda yapıldığı anlaşılmaktadır. 

Mevcut “hükümetin düşürülmesi için” Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde de yapılanılıp imkanları kullanılarak “Milli Kuvvetler” in oluşturulması, bu şekilde hükümetin devrilmesinin planlandığı açıkça görülmektedir. şüpheliler Şener Eruygur, Hasan Atilla Uğur, ve Hurşit Tolon dan elde edilen Yakamoz, Ayışıgı, Eldiven, gibi örgütsel içerikli dökümanlarda darbenin nasıl yapılacağını sivil toplum kuruluşlarının Milli Güç Birliği çatısı altında çeşitli  platformlarda birleştirip, amaçlarına uygun olarak yönlendirme çalışmaları yaptıkları ve Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün gizli yapılanmasında bulunan bazı şüphelilerin halkı ve Türk Ordusunu Kışkırtmak suretiyle yürütme organına karşı halkı silahlı isyana tahrik fiillerinin içinde  bulunmaya,  askeri müdahale ortamı  hazırlamaya gayret ettikleri, tüm şüphelilerin aynı amaç etrafında toplandıkları, örgüt çatısı içinde tek merkezden, disiplinli ve  sürekli  olarak  sevk ve idare suretiyle Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün amaçlarını gerçekleştirmeye çalıştıkları anlaşılmaktadır.

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçinde üst düzey faaliyetlerden sorumlu yönetici konumunda bulunduğu, görevde olduğu dönemde Cumhuriyet Çalışma Grubu faaliyetlerinin yürütülmesinden sorumlu olduğu gibi fiili olarak da bu çalışmaları organize ettiği, devletin kendisine vermiş olduğu görevle alakalı tüm yetkilerini Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda yürütme organını devirmeye yönelik faaliyetlerde kullandığı, birçok kişiyi illegal olarak fişleyip örgütün özel arşivine aktardığı, bu arşivi emeklilikten sonra da yürütmüş oldukları  faaliyetlerine esas olmak üzere yanlarında götürdükleri, arşivde bulunan bilgileri yeri ve zamanı geldiğinde bazı siyasi partilerle  paylaşarak, başka şekillerde kullanarak yürütme organının devrilmesine yönelik olarak kullandırttığı şüpheye yer bırakmayacak biçimde anlaşılmaktadır. Örgüt adına tüm sivil toplum kuruluşlarını bir çatı altında toplayıp tek merkezden yönetmek için Ahmet Hurşit Tolon’la birlikte görevdeyken ve emeklilik döneminde aktif olarak faaliyetlerde bulunduğu,

ADD ‘nin yönetimini ele geçirerek derneğin amaçları arasında bulunmayan yürütme organını devirmeye teşebbüs ve yürütme organına karşı halkı silahlı isyana tahrik fiillerinin içinde bulunduğu, bu konuda birçok miting gösteri panel ve gizli toplantılara katıldığı,

İlhan Selçuk’un organize ettiği ve İlhan Selçuk gelmeden başlamayan gizli toplantılara sürekli katıldığı, bu toplantılarda alınan kararların hiçbir şekilde medyada yer almadığı ve son olarak yapılan toplantılarda orduya karşı darbe yapmadığı için İlhan Selçuk ’un kırgınlığının işlendiği bölüm olması da gerçek amaçlarının tüm sivil toplum kuruluşu, dernekler, platformlar ve kendilerine yakın siyasi partiler ile sendikaların da katılımıyla oluşacak merkezi bir hareketle yürütme organını devirmeye teşebbüs eylem ve fiillerine iştirak ettiği,

Şüpheli Neriman’ın kendileriyle birlikte hareket ettiğini ve kendilerine çalıştığı kurumun içine ait çok önemli bilgileri aktardığını söylediği İçişleri Bakanlığında Mülkiye Başmüfettişi olan C.E. isimli bir kişinin aldığı disiplin cezasının iptal ve Zonguldak Vali Yardımcılığına yapılan tayininin durdurulması için Ankara 10. ve 11. İdare Mahkemelerinde açılan davaların lehlerine sonuçlanması amacıyla şüpheli M.Şener Eruygur’a ve onun talimatıyla bu işle ilgilenmesi için görevlendirildiği anlaşılan J.Alb. Cengiz Y.’a mektuplar yazmıştır. Bu mektuplarda Türk Milleti adına bağımsız yargılama yapan mahkeme hakimlerinin, Jandarma Genel Komutanı olan ancak Ergenekon Terör Örgütünde lider kadrosunda görev yapan şüpheli M.Şener Eruygur’un vereceği talimatla Adli Müşavirler tarafından aranarak baskı yapılması istenmektedir:

17.08.2004 tarihinde dönemin Jandarma Genel Komutanı olan şüpheli M. Şener ERUYGUR’a yazdığı mektupta; “Paşam, emirleriniz üzerine komutanlığınız yetkililerinden Alb. Cengiz Y.   Sayın Candan E.  ile irtibata geçmişlerdir. ..söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler. Sayın Candan E.’in Komutanlık Yetkililerinizin de dinledikleri üzere inanılmaz ölçüde bilgilere sahip olduğu düşünülürse,  Bakanlıkta kalmasının sağlanmasının Asıl Devletimiz açısından fayda temin edeceğini ifade etmişlerdir…Konuyu Yüksek Makamlarınıza iletmenin gereğine inanmaktayım Paşam. Sayın Candan E.’in Ankara’da bulunması ASIL Devletimizin menfaatleri için önemlidir, vazgeçilmezdir”, bundan bir gün sonra 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay C.Y. isimli kamu görevlisine yazdığı iki mektupta benzer olarak; “…söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında  Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler…Not: Albayım, konuyla ilgili aynı bilgiyi içeren bir notu Paşa’ya iletilmek ve bilgilenmesini sağlamak üzere Yaveri Yarbay Müfit Beyin odasındaki faksa da geçtim…Albayım, Sizleri  aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Sayın C.E. beyin T. C. ANKARA 11.İdare Mahkemesinde açılmış bulunan  2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili dava 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E.  lehine sonuçlanmış bulunmaktadır…söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin  konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da Sayın C. E. lehine sonuçlanmasına bu davanın dayanak ve örnek  teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz eder …C. E.in Ankara’daki görevinde kalması için ikinci davada  yardımlarınızı  beklediğimizi  belirtiyorum…” şeklinde taleplerde bulunmaktadır. 

Bu talepler sonucunda şüpheli M.Şener Eruygur tarafından gerekli talimatların verildiği ve hakimlere davanın istedikleri gibi sonuçlanması için baskı yapıldığı şüpheli Neriman Aydın tarafından daha sonra yazılan teşekkür mektuplarından anlaşılmaktadır: 06.09.2004 tarihinde şüpheli  M. Şener ERUYGUR’a yazdığı mektupta; “Paşam, Sizleri, Yüksek Makamlarınızı hayati aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Mülkiye Baş Müfettişi, Sayın Candan E. Beyin, Ankara 11.İdare Mahkemesinde 2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili açılmış bulunan dava, 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E. Beyin lehine sonuçlanmış bulunmaktadır. … söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da,  bu durumda Sayın Candan E.Beyin lehine sonuçlanmasına dayanak teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz ediyor…Yüksek Makamlarınızın malumları olduğu üzere,  Sayın Candan E.’in  Ankara’da Mülkiye Başmüfettişliği görevinde kalmasının  Asıl Devletimizin ayakta ve hayatta kalması için  önemine   ve gereğine  inandığımızı belirtirken,   Müfettiş olması nedeniyle inanılmaz  bilgi ve belgelerin sahibi Sayın Candan E.  Beyin bildiklerinin, Türk Ulusunun bir gün gereğini yapmak üzere Yüksek Makamlarınız nezdinde kayda alınmasının ehemmiyetine bir kez daha dikkatinizi çekmenin Türklük görevimiz olduğunu hatırlatmak istiyoruz  Paşam. Arz ederiz…NOT: 1-  paşam, bundan sonra elime ulaşacak bilgi ve belgeleri yine size mi yoksa Org.sayın F. T.  paşamıza mı iletmeliyim, bunu izninizle öğrenmek istiyorum” , 18.01.2005 tarihinde yazılan bir diğer mektupta da; “…şahsınıza arz ettiğim Sayın Mülkiye Başmüfettişi C. E.  Beyin  Ankara İdare Mahkemesindeki  iki davasının  da Siz değerli ve duyarlı Türk Komutanının katkıları sayesinde  lehine sonuçlandığını ve İçişleri Bakanlığındaki Başmüfettişlik görevine başladığını Yüksek Makamlarınıza  iletmekten sevinç duymaktayız. Sayın C. E.’in Yüksek Makamlarınıza iletilmek üzere şahsıma ilettiği belgeler  mektubum ekindedir. (Ek no: 3 C. E.) ) Arz ederim.” şeklinde ifadeler kullanılmakta ve mektup ekinde C.E. tarafından elde edilen belgeler bir teşekkür aracı olarak şüpheli M.Şener Eruygur’a sunulmaktadır. Böylece şüphelinin Adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçunu iki kez işlediği anlaşılmıştır. 

Kişilerin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçu da işlediği görülmektedir.

Görevi zamanında Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün üst düzey yapılanmasında sözde istihbarat dairesi komutanlığı görevini yürüttüğü, emekli olunca da  Ergenekon Yeniden Yapılanması içinde üst düzey görev alarak sivil toplum kuruluşlarının birleştirilmesi ve eşgüdümünün sağlanması görevini Ahmet Hurşit Tolon la birlikte yürüttükleri anlaşılmış olmakla üst düzey yöneticilik konumu devam ettiğinden ayrıca diğer örgüt üyelerinin işledikleri suçlardan ve bulunan silah patlayıcı madde ve muhimmattan da ayrıca sorumlu tutulmasının zorunlu olduğu anlaşılmakla;

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR ‘un:

Silahlı örgüt kurmak ve yönetmek suçunu işlediğinden, eylemine uyan TCK’nun 314/1 Maddesi,

Cebir ve şiddet kullanarak Türkiye Büyük Millet Meclisini ortadan kaldırmaya veya görevlerini kısmen veya tamamen yapmasını engellmeye teşebbüs ettiğiniden,  eylemine uyan TCK’nun 311/1 maddesi,

Cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs ettiğiniden, eylemine uyan TCK’nun 312/1,

Halkı Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine karşı silahlı bir isyana tahrik ettiğinden, eylemine uyan TCK.nun  313/1,

 Kişilerin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçundan eylemine uyan TCK.nun 135/2, 43, 137/1-a, 

Devletin güvenliğine veya iç veya dış siyasal yararlarına ilişkin belge veya vesikaları, geçici de olsa, bunları tahsis olundukları yerden başka bir yerde kullanmak amacıyala hileyle alarak sanık Ergün POYRAZ’a vermek suçundan eylemine uyan TCK’nun 326/1, 327/1,

Adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçunu iki kez işleme eylemine uyan eylemine uyan  suç tarihinde yürürlükte olan 765 sayılı TCK’nın 232, (5237 sayılı TCK’nın 288 maddeye tekabül ettiği eski yasanın lehe olduğu değerlendirilmiştir.)iki kere ayrı ayrı,

3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

2- Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı 

Kıbrıs Türk Kuvvetleri Komutanlığı, 49. Piyade alay Komutanlığı görevlerini takiben, 1989 Tuğgeneral rütbesine yükseldiğini, Bu rütbede 1989-92 tarihleri arasında Genelkurmay Başkanlığı Genel Sekreterliği görevini yaptığını, 1992-93 yılında 28.Mekanize Piyade Tugay Komutanlığı görevinde bulunduğu, 1993 yılında Tümgeneralliğe yükseldiğini, Yeniden bu rütbe ile genel Kurmay genel Sekreterliğine atandığı,1993 ve 95 yılları arasında Genel Sekreterlik görevinde bulunduğu, 1995-97 de, Diyarbakır Jandarma Asayiş Komutanlığı Yardımcısı ve daha sonra 7. Kolordu Komutan Yardımcısı görevlerinde bulunduğunu, 1997 yılında Korgeneralliğe yüksekelerek, 15. Kolordu komutanlığına atandığını, Kocaelinde 15. Kolordu Komutanlığı görevinde 2 yıl bulunduğunu,1999 yılında Genelkurmay Lojistik Başkanlığı görevine atandığı, 1999-2001 yıllarında başkanlık görevini yürüttüğü, 2001 yılında Orgeneralliğe yükselerek Ege Ordusu Komutanlığına atandığı, 2004 yılına kadar bu görevi sürdürdüğü, 2004 yılında 1. Ordu Komutanlığına, İstanbul iline atandığını, 2004-2005 yılları arasında Ordu Komutanlığı görevinde bulunduktan sonra 30 Ağustos 2005 tarihinde Kadrosuzluktan emekliye ayrıldığını,Emekli olduktan sonra değişik üniversitelerde, değişik konular üzerine konferanslar verdiğini,Bu süre içersinde davet aldığı pek çok Sivil Toplum Kuruluşunda, yine sempozyum, panel ve konferanslara katıldığını, birçok sivil toplum kuruluşu toplantılarını takip ettiğini, Emekli Subaylar Derneğini, Kadın öncülüğünde ve Kadın ağırlıklı olarak kurulmuş Anadolu ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformunda temsil ettiğini, Türkiyem Topluluğunun davetleri üzerine de  düzenlen toplantılarına katıldığı, Bülent Tolon isminde bir kardeşi olduğu, İstanbul ilinde ikamet ettiği, operasyonlar kapsamında gözaltına alınan şahıslardan,

01-Mehmet Şener ERUYGUR’u tanıdığını, kendisinin şahsından önce emekli olduğunu, ADD Genel Başkanı olması nedeniyle 2,5 yıllık süre içersinde 5-6 defa birlikte olduklarını, Bazı yemeklerde karşılaştıkları, Bir arada oluş nedenlerinin ADD çalışmaları münasebetiyle olduğu, bunun haricinde başka bir ilişkisinin bulunmadığını, Kendisinin Başkanlığını yaptığı, Ulusal Birlik Hareketi Platformunun da katıldığı, Ulusal Platformlar Güçbirliği toplantılarının büyük bir kısmına katılmadığı, katıldığında da kendisi bulunmadığı için karşılaşmadıklarını,

02-İlker GÜVEN’i tanıdığını, 1979 yılında yurt dışı görevlere gitmeden önce, Genelkurmayda verilen Kursta ilk kez karşılaştıklarını, herhangi bir yakın dostluğu ve, arkadaşlığının olmadığını, emekliliğim süresindede bazı konferanslarda, panellerde olmak üzere 4-5 kez karşılaştıklarını, kendisinin Tuğamiral olarak emekli olduğunu bildiğini, Kendisi ile bir görüşmesininde İstanbul ilindeki bir ADD Şubesi başkanı olduğunu dönemde olduğunu,

03-Mehmet Ufuk BÜYÜKÇELEBİ’yi Kıbrısta Annan planı referandumu öncesinde beraberinde eski bakanlardan Ufuk Söylemez’le birlikte Ege Ordusu Komutanlığı Karargahına geldiği zaman ilk kez tanıdığını,  O tarihte Gözcü Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni olduğunu belirttiği, daha sonra uzunca bir zaman karşılaşmadıklarını, emekliliği  döneminde zaman zaman telefonla görüşmelerinin olduğunu, son olarak da İstanbul Harp Akademilerinde yapılan bir sempozyum nedeniyle Harbiye Orduevindeki bir kokteylde görüştüklerini, arada bir kendisini aradığını ve  Kızgınlıklarını dile getirdiği,


04-Mustafa BALBAY’ı Cumhuriyet Gazetesi Ankara temsilcisi olmasından dolayı tanıdığını, Yaz tatilleri hariç peryodik olarak Ankara’da düzenlenen çok katılımlı yemekli toplantılara gittiğinde orada gördüğünü, radyo ve televizyon kanallarındaki programlarıyla ilgili görüşlerini bildirdiğini

05-Sinan AYGÜN’ü Ankara Ticaret Odası Başkanı olarak tanıdığını, Ticaret odasında düzenledikleri bazı toplantılara katıldığı, bir iki tanesinde konuşmacı olmasını istedikleri, kendisininde konuşmacı olduğunu, Bulunduğu sivil toplum kuruluşlarının katıldıkları Cumhuriyet ve Önce Vatan gibi mitingler öncesinde bayrak Atatürk posteri yardımı için heyetçe ziyaretlerinin olduğu, 

06-Erol MÜTERCİMLER’i Emekli olduktan sonra İstanbul’da Emekli Subaylar Derneğince düzenlenen birkaç sempozyum da panelist olarak bulunduklarında tanıdığını, O seminerler esnasında görüşmelerinin olduğunu, ayrıca televizyon programlarından da tanıdığını, bir dostluğu, yakınlığı ya da ahbaplığının olmadığı

 07-Veli Küçük ismini ilk kez 1997 yılı Ağustosun da Kocaeli’ne 15. Kolordu Komutanı olarak atandığında kendisinden birkaç ay önce ayrılmış İl Jandarma Komutanı olarak Vali Memduh O.dan duyduğunu, değişik bir yapısı olduğunu söylediğini, Veli Küçük general olduktan sonra törenler münasebetiyle bir veya iki kez gördüğünü, en son iki sene kadar önce vefat eden Coşkun K.’nın Teşvikiye Camiindeki cenaze töreni sırasında gelip kendisini tanıttığını ve elini sıktığını,  bu şahısla ilgili tüm münasebetinin bundan ibaret olduğunu,

08-Sevgi ERENEROL’u Türk Ortadoks Kilisesi sözcüsü olarak tanıdığını, İstanbul ordu komutanlığı zamanında düzenlenen sosyal etkinliklerde ve İstanbul’da görev yaparken kutlama amaçlı gelen gruplar arasıda karşılaştıklarını, Sevgi Erenerol’u toplam 5-6 defa gördüğünü,  Sevgi Erenerol’un görevli olduğu patrikhane’ye hiç gitmediğini ve hiçbir ortak etkinliğe de katılmadığını, 

09-Güler KÖMÜRCÜ’yü tanıdığı, Görevi dolayısıyla gazetecilerin pek çoğunu tanıdığı, ordu komutanlığı sırasında kutlama ziyaretinde bulunduğunu, Köşe yazılarından da tanıdığı, emekliliği sırasında da kendisini telefonla 6 veya 8 kez arayarak ağırlıkla iç güvenlik harekatı ve sınır ötesi operasyonlara dair yazdığı yazıdaki ifadelerin doğruluğu ile yazmayı tasarladığı yazılara dair teknik bazda değerlendirmeler talep ettiğini, Örneğin sadece hava operasyonu yapmak suretiyle Kuzey Irak’taki PKK vardığı söndürülebilir mi gibi, Ankara’da Genel Kurmay Başkanlığının düzenlediği ve tüm basın mensuplarının katıldığı bir sempozyumda karşılaştıklarını, En son olarak da İstanbul’da Genel Kurmay Başkanlığınca Harp Akademilerinde düzenlenen ortadoğu’nun geleceği ve belirsizlikler konulu sempozyum için gece Harbiye’de karşılaştıklarını,

10-Sami HOŞTAN’ı Ergenekon soruşturması kapsamında yakalanan şahıslardan olduğunu fakat tanımadığını,

11-Mehmet Fikri KARADAĞ’ı Ergenekon soruşturması kapsamında ismini duyduğunu, subaylık yaptığı dönemde karşılaşıp karşılaşmadığını hatırlamadığını, kendisiyle birlikte görev yapmadığını, Basından Kuvayı Milliye Derneği başkanı olduğunu duyduğunu, Kuvayı Milliye Derneği ile herhangi bir ilişkisinin bulunmadığını, Ancak birçok derneğin kendisine özel zamanlarda davetiye gönderdiğini, Kuvayı Milliye’de bu şekilde kuruluş bildirgesi isminde bir davetiye gönderdiği, Ama direk olarak herhangi bir irtibatının bulunmadığı

12- Habip Ümit SAYIN’ı 2005 mayıs ayının ilk haftasında, birgün önceden randevu alarak, ziyarete gelen pek çok heyet gibi, Ümit Sayın da, beraberinde Prof. Dr.Sevil Atasoy ile birlikte kendisini ziyaret ettiklerini, Resmi ziyaretçi olarak karşılandıklarını, Sevil Atasoy’un Adli Tıp Enstitüsü müdürü, Ümit Sayın’ın da yardımcısı olarak tanıtıldığını, Karargahta yaptığı görüşme sırasında, göreve kısa bir süre önce başlamış olan yeni rektör Prof. Dr. Mesut Parlak tarafından görevden alındıklarını ifade ettiklerini, Yalnız olarak şahıslarla görüştüğünü, Bunun haksız olduğunu ve maksatlı olduğunu ileri sürdüklerini, Bundan sonraki açıklamalarında, uzun uzun İstanbul Üniversitesi ve onların bazı fakültelerinde,  ciddi bir Kürtçü kadrolaşmanın yaşanmakta olduğunu, aynı şekilde İstanbul Tıp Fakültesine bağlı Adli Tıp Enstitüsünde de bu tarz oluşumların olduğunun endişesinde olduklarını, bunun Türkiye için çok ciddi sorunlara sebebiyet verebileceğini, zira adli işlemlerin Adli Tıp Konusundaki nihai mercinin bu enstitü olduğunu beyan ettiklerini, Adli Tıp Kurumunun bu şekilde Kürtçü grupların eline geçmesi neticesinde, raporlar açısından bazı sıkıntılar doğurabileceğini, ayrıca üniversite de İrticai oluşumlarında giderek artmakta olduğunu anlattıkları, Bunun üzerine kendilerine bu iddialarını güvenlikle ilgili olması ve Ordu Komutanı olarak ta kendisinin İl Güvenlik Kurulu üyesi olması sebebiyle yazılı olarak verip veremeyeceklerini sorduğunu, Vereceklerini beyan ettiklerini, O dönemki Ordu İstihbarat Başkanı ile onun bir üstü olan Ordu Harekat Yar Başkanını çağırarak, bu şahıslarla tanıştırdığını, Kendilerinin hazırlayacakları raporu almalarını söylediğini, Ümit Sayın Ve Sevil Atasoy da, hazırlayarak kendisine göndereceklerini beyan ederek makamından ayrıldıklarını, Bir süre geçtikten sonra Ümit Sayın’ın hazırladığı bir raporu, o tarihte Ordu İstihbarat Başkanı Kurmay Albay Mustafa Canatan’ın kendisini arayarak Raporun geldiğini, şahsının evrakın üzerine kendi el yazısıyla, bu raporun Kara kuvvetleri Komutanlığına gönderilmesini, bir suret MİT Bölge Başkanlığına verilmesini, ayrıca İstanbul Emniyet Müdürlüğü ilgililerine de konunun iletilmesini yazdığını, Bu raporun istihbari bilgi olduğu değerlendirdiği için bu şekilde yaptığını ve İlgileri mercilere gönderdiğini, Daha sonra emekli olduktan  sonrada, Ümit Sayın’ın Orduya benzer bazı raporlar gönderdiğini basından  öğrendiğini, emekli iken bu şahsın, Ankara iline gelip kendisiyle görüşme taleplerini belirttiğini, Bir keresinde Merkez Ordu Evinde görüştüklerini, Yanında kimse olup olmadığını hatırlamadığını, Yine iddialarını tekrarlayarak, kendisi ile uğraşılmakta olduğunu, özellikle Rektör Mesut Parlak’ın kendisine kasıtlı davrandığını, kendisi üzerinden, Silahlı Kuvvetlere zarar verilebileceğini endişesini taşıdığını, bu sebeple mümkünse komutanlardan randevu alınarak, onlarla konuşmak istediğini verdiği bu raporların bu duruma neden olduğunu, buna benzer iddiaları ileri sürdüğünü

13-Doğu PERİNÇEK’i Üsteğmenliğinden bu yana tanıdığını, 1970 yılında Erzincan Refahiye ilçesinde, bu şahsın yakalanması için yapılan operasyon sırasında yol kontrolü yaptığından buyana adını bildiğini, O dönemde kendisinin arandığını, Emekliliği döneminde, Antalya Üniversitesinde icra edilen bir konferansa, kendisiyle, aynı uçakta seyahat ettiğini, Aynı konferansa panelist olarak katıldıklarını, terör, terörün oluşma sebepleri gibi konularda konuşmalar yaptığını, Bu vesile ile tanıştıklarını, adresine zaman zaman işçi Partisi broşürleri, İşçi Partisinin Türkiyenin kalkınmasına yönelik hazırladığı parti proğramı gibi dokümanları gönderdikleri, Yaptığı pek çok toplantılara da ya sekreterliği vasıtasıyla telefonla yada yazılı davetiye göndermek suretiyle kendisini davet ettiklerini, Her seferinde uygun bir mazeret bulup katılmadığını, Birkaç kez de doğrudan kendisi telefonla arayarak, yapacağı toplantıya katılmasından çok memnun olacağını bildirdiğini fakat kendisinin katılmadığını, 22 Temmuz seçimleri öncesinde, telefonla kendisini aradığını, Mutlaka önemli bir konuda şahsıyla görüşmek istediğini söyleyerek, kendisinin yanına geleceğini söylediğini,  o tarihte Ankara ilinde, Prof. Dr. Mehmet Haberal’ın platform çalışmalarında yararlanmak üzere müsaade ettiği, Hereke Sokok No.4 deki binaya kendilerini davet ettiğini. Doğu Perinçek, yanında iki kişi ile birlikte geldiğini, Seçimlere çok az bir zaman kaldığını, çok tanınmış bir kişi olduğunu, değerlendirmeler yaptıklarını, şahsını, İstanbul 1. Bölgeden aday göstermek istediklerini söylediğini,1. Bölge veya 2. bölgeden liste başı yapmak istediklerini söyledikleri, siyasetle uğraşmadığını, siyasi kimlik taşıma arzusunda olmadığı, hiçbir siyasi partide görev almayacağını, kusura bakmamasını söylediğini, Oldukça ısrar ettiklerini, Kararlı bir şekilde olmayacağını söylediğini, Bunun üzerine, İşçi Partisinin başkanı olmasını istedikleri, partinin isminide değiştirebileceklerini söylediklerini ve görüşmesinin böyle bittiğini,

Seçimlerden bir süre sonrasında, eski adı dialog grubu olan ve toplantılarında yöneticiliğini Kamuran İnan’ın yaptığı bir toplantıya davet edildiğini ve Gölbaşında Patalya oteline gittiğini,  Orada kalabalık bir grup olduğunu ve içlerinde Doğu Perinçek’in te bulunduğunu, Toplantıda bazı gazetecilerinde olduğunu,bunlardan birinin de Güler Kömürcü olduğunu,  Doğu Perinçek’in yaptığı konuşmalarda, derhal bir parti kurulması gerektiği, partinin adının ise Milli İktidar Partisi olması gerektiğini söylediği, Daha sonra dönem içersinde 40 kişilik toplantılar olduğunu, şahsınında bu toplantılar katıldığını, Doğu Perinçek’inde  bu toplantılara katıldığı ve ısrarla çok gecikildiğini yeni bir parti kurulması gerektiği veya mevcut bir parti çatısı altında toplanılması gerektiği iddialarını söylediği, Bu toplantıda, bu şekilde oluşacak bir siyası partiden hiçbir fayda sağlanamayacağını, aniden kurulacak bir partiye halkın itibar etmeyeceğini anlattığını, Doğu Perinçek te “Atatürk’temi böyle yaptı paşam” diye kendisene sataştığını, kendisine rahatsızmı oldunuz dediğini, Bu şekilde aralarında bir diyalog geçtiğini, Doğu Perinçek ile irtibatının bu şekilde sonuçlandığı,


14-Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU’nu tanıdığını, Kendisini Üniversite rektörü oluşundan dolayı tanıdığını, Ayrıca Ege ordusu komutanlığı sırasında İzmir Çeşme de düzenlenen, üniversiteler arası kurulun toplantısında da şahsen tanıdığını, Ankara Kent Otelde düzenlenen, takriben 70 seçkin kişinin katıldığı bir yemekte de karşılaştıklarını, Ayrıca birkaç kez de telefon görüşmelerinin olduğunu, Başka bir ilişkisinin olmadığını,

 
15-İlhan SELÇUK’u Cumhuriyet gazetesindeki köşe yazılarından dolayı tanıdığını, Daha sonradan şahsen tanıştığını, Ankara Kent otelinde yaz ayları dışında ayda bir kez düzenlenen yemekli toplantılara katıldığını, bu toplantılarda gördüğünü,Toplantılarda düşüncelerini anlattığını, Kent Otelde yapılan yemekli toplantıları, eski gazeteci olduğunu bildiği  Engin ….. İsimli bir şahsın bildirdiğini, Toplantılarda seçtikleri tanınmış bir kişinin belirli konularda konuşmalar yaptığını, Türkiyenin ekonomik durumu, Tarım ve benzeri konularda konuşulduğunu, Bu toplantılara eski siyasilerden, emekli yargı mensuplarından, gazetecilerden, Danıştay ve  Yargıtayın emekli üyelerinden gelenler olduğunu, Ayrıca Emekli askerlerdende gelenlerin bulunduğunu, Toplantıda fikir alışverişi yaptıklarını, İlhan Selçuk’un Ergenekon soruşturmasında gözaltına alınması sonrasında bu yemeklerin bir daha düzenlenmediğini,

16-Semih Tufan GÜLALTAY isimli şahsı tanıdığını, Emekli olduktan sonra 2006 yılı ortalarında, Ankara ilinden Başbakanlık eski müsteşarı Yaşar Yazıcıoğlu ile birlikte yemekte beraberken şimdi adını anımsayamadığı bir şahsın, Kadıköy yakasında bir sivil toplum kuruluşunun, Yazıcıoğlu ve ekibiyle tanışmak arzusunda olduğunu, oraya gidip gidilemeyeceğini sorduğunu, Kısa bir görüşmeden sonra, yol üzerinde geçerken uğrayabileceklerini belirtmeleri üzerine yemekten sonra Ankaraya dönüş güzergâhında, Kadıköy tarafında Ulusoy Otobüs terminaline yakın bir yerde 5 katlı bir binanın önünde durduklarını, Binaya girdiklerinde dikkatini tek tip kıyafetli ve siyah gözlüklü bir takım insanların çektiğini, Binanın bir üst katına çıkktıklarında, çok görkemli bir ofis kapısında kendilerini bir şahsın karşıladığını, Oda içerisinde de tek tip kıyafetli şahısların olduğunu,  Yaşar bey kendi grubuyla ilgili yaptığı çalışmaları ve yenibir parti kurmak üzere Anadolu da yaptığı nabız yoklama çalışmalarının sonuçlarını anlattığını,  Masanın başında oturan genç şahsında kendilerininde böyle bir çalışma içinde olduklarını kendileriyle birlikte çalışmak istediklerini, Konuşmalar devam ederken, oradaki bazı şahısların başkanım dediğini duyduğunu, Şahsın Semih Tufan Gülaltay olduğunu öğrendiğini, Şahıs ve çevresindekilerin dikkat çekici davranışları olduğunu, Şahısla görüşme sonrasında ayrıldıklarını, Yolda Semih Tufan Gülaltay’ın, Akın Birdal’ı vurdurduğunu anlattığını, Anlattığı olaydan bir süre sonra, Semih Tufan Gülaltay’ın kendisine telefonla ulaşmak istediğinin iletildiği, Ancak kendisi ile bir daha görüşmediğini,

17-Alparslan ARSLAN’ı gazetelerden, Danıştay saldırısını yapan şahıs olarak, ismen bildiğini, Bunun haricinde tanımadığını, Ancak kendisinin katıldığı toplantılara katılmış ise bunu da bilemeyeceğini

    Savcılık beyanı

Tape:1423 11.01.2008 tarihinde Güler Kömürcü, M.Zekeriya Öztürk’ün yaptığı görüşmesi sorulduğunda;nde; Güler Kömürcü’nün bir toplantıdan bahsederek, “Duyurmuşlar Güler Kömürcüde katılıcak diye” “Tanınmış gazteci Yiğit Bulut, Güler Kömürcü, Emin Çölaşan da aramızda olacak ve Bekir Coşkun aynı zamanda” “Şener Eruygur, İzzettin Doğan, Mehmet Haberal, Mustafa Özbek, Hasan Kundakçı, Tuncay Kılıç, Hurşit Tolon” “… Vural Savaş, Sadi Somoncuoğlu, Tantan, Yaşar Okuyan” “Ufuk Söylemez ... Kamuran İnan” dediği tespit edilmiştir. Güler Kömürcü beyanında, Ankara ilinde katıldığı bir toplantıyı anlattığını beyan ettiği hatırlatıldı, soruldu,

Sözkonusu toplantının Başkent Üniversitesi rektörü Mehmet Haberal'ın daha önce de yaptığı şekilde Ocak ayı içinde 40-45 kişiye gönderilmiş davetiye ile Ankara Gölbaşı Patalya otelinde geçmişte seçim öncesi devam eden bir seri yeni bir siyasi parti oluşturma çalışmaları içinde adı Diyalog Grubu olan ve 2005 yılında Kent Otelde toplanarak Mehmet Demiral, Kamran İnan ve bir takım kişiler tarafından  kurulan bu grubun yaptığı bir toplantı olduğunu, toplantının seçimden sonraki ilk toplantı olduğunu, toplantıya hatırladığı ve tanıdığı Şener Eruygur, Güler Kömürcü’nün katıldığını, toplantının amacının siyasi parti kurmak olduğunu, kendi amacının mevcut siyasi partileri güçlendirmek olduğunu, toplantıda ayrıca Doğu Perinçek, Mümtaz Sosyal, Ufuk Söylemez’in de bulunduğunu, Ufuk Söylemez’in ofisi olduğu için bir şekilde bu işin sekretaryasını yaptığını, toplantıda ayrıca Hulki Cevizoğlu, Antalya Üniversitesinden gelenlerinde bulunduğunu, toplantıda seçimler bittikten sonra gecikmeksizin yeni bir siyasi parti kurma konusunun konuşulduğunu;

Atek'in ne olduğunu anımsayamadığını, Yaşar Hacı Salihoğlu'nu tanıdığını, Televizyonda ART'de program yaptığını, bazı sempozyumlarda da kendini dinlediğini, Turan Çömez’i tanıdığını ve görüştüğünü, Doğu Perinçek' i sevmediğini, onun bulunduğu ortamlara gitmediğini, ancak geçmişte Yaşar Hacısalihoğlu' nun Türkiye Topluluğu gibi oluşumlara katıldığını, UBP' nin kuruluş faaliyetlerinde hiç bir alakasının bulunmadığını, SEMİH Tufan Gülaltay ile yukarıda anlattığı gibi bir kez görüştüğünü bir daha da görüşmediğini, 2005 yılında emekli olduğunu, Hasan Atilla Uğur' u tanımadığını, Levent Ersöz' ü ismen tanıdığını ancak bir irtibatının bulunmadığı, Sivil Toplum örgütlerinin sivil toplum görüntüsü altında bir takım anti demokratik faaliyetler içinde bulunulduğu, bu oluşumun hareketlerinden, faaliyetlerinden haberinin olup olmadığı, bu konudaki görüşlerinin ne olduğu soruldu ;kendisine bu faaliyetlere ilişkin, oluşuma ilişkin hiç bir teklif gelmediğini, böyle bir oluşumun içerisinde olmasının mümkün olmadığını,ADD Genel başkanı olması sebebi ile Şener Eruygur ile bir samimiyetinin bulunduğunu, Aynı zamanda bu şahıs ile Ulusal Birlik Platformunun içinde birlikte yer aldıklarını,

Erkut Ersoy'u isimli şahsı tanımadığını, yöneticisi olduğu söylenen özelbüro.com isimli internet sitesini bilmediğini, Bu kişinin kendisine ulaşmak için oğlu olan Ali Tolga Tolon'u aradığından şimdi haberdar olduğu, bu konunun oğlu tarafından kendisine iletilmediğini, kendisi ile de hiç bir şekilde görüşmediğini,

Oğlunun evinde yapılan aramada elde edilen CD içersinde bulunduğu söylenen Ergenekon isimli dokümandan haberi olmadığını, Evin kendi kullanımında olmadığını, Bilgisayarında kendisine ait olmadığını, Bu dokümanın ne şekilde kendisine ulaştığını bilmediğini, 

soruşturmadan kapsamlı olarak ancak şu anda haberi olduğunu, Anlatılan doküman ve delillerden böyle bir oluşumun olduğunun anlaşılmakta olduğunu, Ancak kendisinin böyle bir terör örgütü içerisinde olamayacağını bütün meslek yaşamı ve emeklilik yaşantısının gösterdiği, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüokyanus kabul edilirse, bir katresinin bile kendisine bulaşmadığını,

 Sorgu beyanı 

Emniyet ve savcılık beyanlarının doğru olduğunu,  emniyet ve Savcılık aşamasında suçunun örgüt üyeliği olabileceği aktarıldığını,  ancak bu aşamada biraz önce belirttiğiniz suçların işlenmiş olabileceği şüphesi ile sevk edilmiş olduğunu öğrendiğini, yaptığı savunmalarla kendisine ilk başta yöneltilen üyelikle ilgili suçlamayı dahi bertaraf ettiğini düşünürken huzurunuza çok daha ağır yaptırımları gerektiren suçlamalarla çıkarılmış olmanın şaşkınlığı içerisinde olduğunu belirtmek istediğini,

Orgeneral Yaşar Büyükanıt ile ilgili kişisel ve ailevi bilgilerin bulunduğu klasör eki belgelerin kendisine Ege Ordu Komutanlığı sırasında kimin tarafından gönderildiğini bilemediği belgeler olduğunu, herhangi bir özel maksat güdülmediğini, Özel kalem müdürü tarafından rutin arşivleme işlemine tabi tutulmuş olabileceğini, görev değişikliği ile bu belgeler 1. Ordu Komutanlığına, oradan da emekli olunca evine intikal ettirildiğini, Savcılık aşamasında da sorulan Ulusal Birlik Hareketi ile Şener Eruygur’un Başkanı olduğu ADD’nin ön ayak olduğu Ulusal Birlik Platformu arasında bir ilgisinin bulunmadığını kendisinin ilgili olduğu platformun isminin Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu olduğunu, bu platformda üyesi olduğu emekli subaylar derneğini temsil ettiğini, bu platformun kadın ağırlıklı olduğunu, başkanın Av. Sema Kendirci olduğunu, 

İstanbul’a Karadenizlilerin oluşturmayı düşündükleri yeni bir siyasi parti oluşumuyla ilgili olarak düzenlenen bir yemeğe katılmak üzere tanıyıp bildiği Yaşar Yazıcıoğlu’nun davet etmesi ile  geldiklerini, yemekten sonra  yine partileşme çalışması olan bir platformdan bahsedildiğini, hep birlikte dönerken Anadolu yakası Kadıköy’de bulunan bu yere gittiklerini gittikleri yerde bulunan binanın 4 katlı görkemli ancak içindekilerin giyim tarzları ve davranışlarının güven vermediği bir yer olduğunu, üst katta geniş bir odada gençlerden birisinin kendilerini karşıladığını, bir süre sohbet ettiklerini, buradaki davranış ve konuşmaların hoşuna gitmediğini, bir müddet sonra binadan ayrıldıklarını, Yaşar Yazıcıoğlu ve kendisinin bu kişi kim diye sorduklarında, bu kişinin Akın Birdal’ı vurdurtan Semih Tufan Gülaltay olduğunu öğrendiklerini, böyle bir insanın yanına geldiklerinden dolayı da üzüntü duyduklarını, bir daha da bu şahısla görüşmediğini,

Yarsav’dan başkan Ömer Faruk E.’nu tanıdığını, yalnız tanıdığı zaman başkan olmadığını, bu kişiyi Ankara Kent otelde 60-70 kişinin katıldığı yemekli toplantılardan tanıdığını, bu yemekli toplantıların herhangi bir gizli amacı olmayıp herkes tarafından bilinen ve emekli-görevde Yargıtay-Danıştay üyeleri ve Valilerin katıldığı yemek olduğunu, Bu yemek benzeri bir başka yemekte daha dar kapsamlı Yargıtay Başkan Vekili Osman Ş.’in başkanlığında ve Sayıştay Baş denetçisi Fahri A. organizatörlüğünde yani genel sekreterliğinde katıldığı yemekte de karşılaştıklarını, Kamuoyunda darbe günlükleri olarak bilinen günlüklerde kendisiyle ilgili kısımlarda herhangi bir yanlışlık görmediği için bu konuda bir tekzip yapma ihtiyacı hissetmediğini, çünkü herhangi bir şekilde kişilik haklarının anlatılanlarla zedelenmediğini,

Ümit Sayın’ın kendisi ve kurumuyla ilgili rapor arz etmek istemesinin sebebini ziyaretlerinde anladığını, bu rapor doğrudan kendisine teslim edilmediğini, 1.Ordu karargahına veridiğini raporun konusunun Devletin bekası ile ilgisi olduğunu söylediği çalıştığı kurumun bölücü örgüt mensupları tarafından kadrolaştığını ve aynı zamanda irticai yapılanmanın da büyüdüğünü ,bunda yeni rektörün payının bulunduğunu ima etttiğini,

Kuvay-i Milliye derneğinde çalışan ve bu dernek tarafından kendisine istihbarat yapma-sağlama görevi verilen Erkut Ersoy adlı kişinin oğlu olan  Ali Tolga ile irtibat kurduğunu öğrendiğini, Tolganın kendisine bu kişiden hiçbir suretle bahsetmediğini, kendisine ulaşamayanların genelde oğlunu kullanarak ulaşmak istediklerini, Genelkurmay Genel Sekreterliği yaptığı 5 yıllık süreçte bir kısım gazetecilerle kendisine bağlı olan Basın Dairesi sebebiyle doğal olarak tanıştığını, Bahsi geçen gazetecilerin kendisinin askeri konulardaki birikiminden yararlanmak  ve kendilerince bazı asker kişilerden randevu alabilmek için diyaloglarını tek yönlü olarak devam ettirmeye çalıştıklarını, Yaşar Hacı Salihoğlu ile de zaman zaman Türkiyem Topluluğu Akademik ortamlarda karşılaşmışlığının olduğunu, ancak samimiyetinin bulunmadığını, Yaşar Hacı Salihoğlu’nun Doğu Perinçek tarafından, Hava Harp okulu öğrencilerinin organizasyonuyla görevlendirildiğine dair bir kısım belgelerden şimdi haberdar olduğunu,

    Savcılık beyanı

Tape:1423:11.01.2008 tarihinde Güler Kömürcü, M.Zekeriya Öztürk’ le yaptığı görüşmesi sorulduğunda;Güler Kömürcü’nün bir toplantıdan bahsederek, “Duyurmuşlar Güler Kömürcüde katılıcak diye” “Tanınmış gazteci Yiğit B., Güler Kömürcü, Emin Ç. da aramızda olacak ve Bekir C. aynı zamanda” “Şener Eruygur, İzzettin D., Mehmet H., Mustafa Özbek, Hasan K., Tuncay Kılıç, Hurşit Tolon” “… Vural S., Sadi S., Tantan, Yaşar O.” “Ufuk S. ... Kamuran İ.” dediği tespit edilmiştir. Güler Kömürcü beyanında, Ankara ilinde katıldığı bir toplantıyı anlattığını beyan ettiği hatırlatıldı, soruldu,

Sözkonusu toplantının Başkent Üniversitesi rektörü Mehmet H.'nin daha önce de yaptığı şekilde Ocak ayı içinde 40-45 kişiye gönderilmiş davetiye ile Ankara Gölbaşı Patalya otelinde geçmişte seçim öncesi devam eden bir seri yeni bir siyasi parti oluşturma çalışmaları içinde adı Diyalog Grubu olan ve 2005 yılında Kent Otelde toplanarak Mehmet D., Kamran İ. ve bir takım kişiler tarafından  kurulan bu grubun yaptığı bir toplantı olduğunu, toplantının seçimden sonraki ilk toplantı olduğunu, toplantıya hatırladığı ve tanıdığı Şener Eruygur, Güler Kömürcü’nün katıldığını, toplantının amacının siyasi parti kurmak olduğunu, kendi amacının mevcut siyasi partileri güçlendirmek olduğunu, toplantıda ayrıca Doğu Perinçek, Mümtaz S., Ufuk S.’nin de bulunduğunu, Ufuk S.’nin ofisi olduğu için bir şekilde bu işin sekretaryasını yaptığını,toplantıda ayrıca Hulki C.,Antalya Üniversitesinden gelenlerinde bulunduğunu, toplantıda seçimler bittikten sonra gecikmeksizin yeni bir siyasi parti kurma konusunun konuşulduğunu;

Atek'in ne olduğunu anımsayamadığını, Yaşar Hacı S.'yi tanıdığını,televizyonda ART'de program yaptığını, bazı sempozyumlarda da kendini dinlediğini, Turan Çömez’i tanıdığını ve görüştüğünü, Doğu Perinçek'i sevmediğini, onun bulunduğu ortamlara gitmediğini, ancak geçmişte Yaşar Hacı S.'nin,Türkiye Topluluğu gibi oluşumlara katıldığını, UBP' nin kuruluş faaliyetlerinde hiç bir alakasının bulunmadığını, Semih Tufan Gülaltay ile yukarıda anlattığı gibi bir kez görüştüğünü bir daha da görüşmediğini, 2005 yılında emekli olduğunu, Hasan Atila Uğur’u tanımadığını, Levent Ersöz'ü ismen tanıdığını ancak bir irtibatının bulunmadığı, sivil toplum örgütlerinin,sivil toplum görüntüsü altında bir takım anti demokratik faaliyetler içinde bulunulduğu, bu oluşumun hareketlerinden, faaliyetlerinden haberinin olup olmadığı, bu konudaki görüşlerinin ne olduğu soruldu ;kendisine bu faaliyetlere ilişkin, oluşuma ilişkin hiç bir teklif gelmediğini, böyle bir oluşumun içerisinde olmasının mümkün olmadığını,ADD Genel başkanı olması sebebi ile Şener Eruygur ile bir samimiyetinin bulunduğunu, aynı zamanda bu şahıs ile Ulusal Birlik Platformunun içinde birlikte yer aldıklarını,

Erkut Ersoy isimli şahsı tanımadığını, yöneticisi olduğu söylenen özelbüro.com isimli internet sitesini bilmediğini, bu kişinin kendisine ulaşmak için oğlu olan Ali Tolga Tolon'u aradığından şimdi haberdar olduğu, bu konunun oğlu tarafından kendisine iletilmediğini, kendisi ile de hiç bir şekilde görüşmediğini,

Oğlunun evinde yapılan aramada elde edilen CD içersinde bulunduğu söylenen ERGENEKON isimli dokümandan haberi olmadığını, evin kendi kullanımında olmadığını, bilgisayarında kendisine ait olmadığını, bu dokümanın ne şekilde kendisine ulaştığını bilmediğini,soruşturmadan kapsamlı olarak ancak şu anda haberi olduğunu,anlatılan doküman ve delillerden böyle bir oluşumun olduğunun anlaşılmakta olduğunu, ancak kendisinin böyle bir terör örgütü içerisinde olamayacağını bütün meslek yaşamı ve emeklilik yaşantısının gösterdiği, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüokyanus kabul edilirse, bir katresinin bile kendisine bulaşmadığını,

 Sorgu beyanı 

Emniyet ve savcılık beyanlarının doğru olduğunu,  emniyet ve savcılık aşamasında suçunun örgüt üyeliği olabileceği aktarıldığını ancak bu aşamada biraz önce belirttiğiniz suçların işlenmiş olabileceği şüphesi ile sevk edilmiş olduğunu öğrendiğini, yaptığı savunmalarla kendisine ilk başta yöneltilen üyelikle ilgili suçlamayı dahi bertaraf ettiğini düşünürken huzurunuza çok daha ağır yaptırımları gerektiren suçlamalarla çıkarılmış olmanın şaşkınlığı içerisinde olduğunu belirtmek istediğini,

Orgeneral Yaşar B. ile ilgili kişisel ve ailevi bilgilerin bulunduğu klasör eki belgelerin kendisine Ege Ordu Komutanlığı sırasında kimin tarafından gönderildiğini bilemediği belgeler olduğunu, herhangi bir özel maksat güdülmediğini,özel kalem müdürü tarafından rutin arşivleme işlemine tabi tutulmuş olabileceğini, görev değişikliği ile bu belgeler 1. Ordu Komutanlığına, oradan da emekli olunca evine intikal ettirildiğini, Savcılık aşamasında da sorulan Ulusal Birlik Hareketi ile Şener Eruygur’un Başkanı olduğu ADD’nin ön ayak olduğu Ulusal Birlik Platformu arasında bir ilgisinin bulunmadığını kendisinin ilgili olduğu platformun isminin Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu olduğunu, bu platformda üyesi olduğu emekli subaylar derneğini temsil ettiğini,bu platformun kadın ağırlıklı olduğunu, başkanın Av. Sema K.olduğunu, 

İstanbul’a,Karadenizlilerin oluşturmayı düşündükleri yeni bir siyasi parti oluşumuyla ilgili olarak düzenlenen bir yemeğe katılmak üzere tanıyıp bildiği Yaşar Y.nin davet etmesi ile  geldiklerini, yemekten sonra  yine partileşme çalışması olan bir platformdan bahsedildiğini, hep birlikte dönerken Anadolu yakası Kadıköy’de bulunan bu yere gittiklerini, gittikleri yerde bulunan binanın 4 katlı görkemli ancak içindekilerin giyim tarzları ve davranışlarının güven vermediği bir yer olduğunu, üst katta geniş bir odada gençlerden birisinin kendilerini karşıladığını, bir süre sohbet ettiklerini, buradaki davranış ve konuşmaların hoşuna gitmediğini, bir müddet sonra binadan ayrıldıklarını, Yaşar Y.ve kendisinin bu kişi kim diye sorduklarında, bu kişinin Akın B.’yi vurdurtan Semih Tufan Gülaltay olduğunu öğrendiklerini, böyle bir insanın yanına geldiklerinden dolayı da üzüntü duyduklarını, bir daha da bu şahısla görüşmediğini,

Yarsav’dan başkan Ömer Faruk E.’yi tanıdığını, yalnız tanıdığı zaman başkan olmadığını, bu kişiyi Ankara Kent otelde 60-70 kişinin katıldığı yemekli toplantılardan tanıdığını, bu yemekli toplantıların herhangi bir gizli amacı olmayıp herkes tarafından bilinen ve emekli-görevde Yargıtay-Danıştay üyeleri ve Valilerin katıldığı yemek olduğunu, bu yemek benzeri bir başka yemekte daha dar kapsamlı Yargıtay Başkan Vekili Osman Ş.’nin başkanlığında ve Sayıştay Baş denetçisi Fahri A. organizatörlüğünde yani genel sekreterliğinde katıldığı yemekte de karşılaştıklarını, kamuoyunda darbe günlükleri olarak bilinen günlüklerde kendisiyle ilgili kısımlarda herhangi bir yanlışlık görmediği için bu konuda bir tekzip yapma ihtiyacı hissetmediğini, çünkü herhangi bir şekilde kişilik haklarının anlatılanlarla zedelenmediğini,

Ümit Sayın’ın kendisi ve kurumuyla ilgili rapor arz etmek istemesinin sebebini ziyaretlerinde anladığını, bu rapor doğrudan kendisine teslim edilmediğini, 1.Ordu karargahına verildiğini,raporun konusunun devletin bekası ile ilgisi olduğunu söylediği, çalıştığı kurumun bölücü örgüt mensupları tarafından kadrolaştığını ve aynı zamanda irticai yapılanmanın da büyüdüğünü ,bunda yeni rektörün payının bulunduğunu ima etttiğini,

Kuvay-i Milliye derneğinde çalışan ve bu dernek tarafından kendisine istihbarat yapma-sağlama görevi verilen Erkut Ersoy adlı kişinin,oğlu olan  Ali Tolga ile irtibat kurduğunu öğrendiğini, Tolga’nın kendisine bu kişiden hiçbir suretle bahsetmediğini, kendisine ulaşamayanların genelde oğlunu kullanarak ulaşmak istediklerini,Genelkurmay Genel Sekreterliği yaptığı 5 yıllık süreçte bir kısım gazetecilerle kendisine bağlı olan Basın Dairesi sebebiyle doğal olarak tanıştığını,bahsi geçen gazetecilerin kendisinin askeri konulardaki birikiminden yararlanmak ve kendilerince bazı asker kişilerden randevu alabilmek için diyaloglarını tek yönlü olarak devam ettirmeye çalıştıklarını, Yaşar Hacı S.ile de zaman zaman Türkiyem Topluluğu Akademik ortamlarda karşılaşmışlığının olduğunu, ancak samimiyetinin bulunmadığını, Yaşar Hacı S.’nin, Doğu Perinçek tarafından, Hava Harp okulu öğrencilerinin organizasyonuyla görevlendirildiğine dair bir kısım belgelerden şimdi haberdar olduğunu,

Ovalı soyisminde herhangi bir emekli albay tanımadığını, Kemal Aydın diye birisini daha önceden tanımadığını, Ulusal Kanalda herhangi bir program yapmadığını,Doğu Perinçek ile samimi bir diyaloğunun bulunmadığını,telefon konuşmaları ile ilgili emniyetteki ifadesinde ayrıntılı açıklamalarda bulunduğunu, fişleme olarak bilinen ve kişilerin dünya görüşü ile ilgili notlar içeren evrakta Ege Ordu Komutanlığı sırasında kendisine gönderilen belgelerin özel kalemi tarafından arşivlenmesi ile oluştuğunu,herhangi bir şekilde kimseyi fişlemek gibi bir kastının olmadığını, İçişleri Bakanı Abdulkadir A. ile ilgili şecere çalışması da yukarıdaki açıklamaları ışığında değerlendirilmesinin gerektiği,bilgi notlarının kendi arşivinde bulunmasının hiçbir yasal sakıncası olmadığını çünkü bizzat kendi tarafından gizlilik derecesi takdir edilen evraklar olduğunu, iki kişi arasındaki görüşme tutanakları da yine yukarıda açıkladığı gerekçe doğrultusunda eline geçtiğini, basında Nokta dergisinde yer alan Darbe günlükleri ile ilgili yazının kendisiyle alakalı kısmının doğru olduğunu, bu yazılarda herhangi bir şekilde kişilik haklarına saldırılmadığı için tekzipte bulunma ihtiyacı hissetmediğini,

b-Elde Edilen Dökümanlar:

Doküman İncelemeleri,


Şüpheliye ait  Ankara ili Ahmet Taner Kışlalı Mahallesi Park Caddesi Ata Park sitesi No:1 Çay Yolu Yeni Mahalle sayılı adresinde yapılan arasında el konulan belgelerin incelemesinde;


 (3) sayfa 14 Şubat 2008 tarihli “Milli Egemenlik Hareketi” başlıklı Milli Egemenlik hareketi adına K. İ. yazdığı belge olduğu, belge içeriğinde; siyasi parti ve sivil kuruluş temsilcilerinin bir arada yapacağı görüşmeler ile ilgili olduğu, Şener Eruygurun yanında birçok kişininn isimlerinin sayıldığı, konu ile ilgili çalışmalar yapılacağı ve raporlarla ilgili yapılacak işlemlerin UPEK tarafından belirleneceği şeklinde bilgiler olduğu görülmüştür. 


(2) sayfa “Ulusal Platformlar Güç Birliği Yönergesi” başlıklı belgede; “Tanımlar ve Kısaltmalar, Amaç, Hedef, Kapsam” şeklinde başlıkların olduğu, UPG Ulusal Platformlar Güç Birliği, UPG-Ulusal Platformlar Eş Güdüm Kurulu şeklinde tanımlamaların olduğu, 

“Amaç” başlığı altında; “demokratik-laik ve sosyal hukuk devleti olarak kurulan Türkiye Cumhuriyetinin, Atatürk ilke ve devrimlerine dayalı, değerlerini korumak ve ulusalcı bir anlayış içinde geliştirmektir” şeklinde tanımının yapıldığı, 

“Hedef” başlığı altında; UPEG’i ulusal çekim merkezi haline getirmekten bahsedildiği şeklinde bilgilerin yer aldığı görülmüştür.

 (1) sayfa “Laik Cumhuriyetten yana Siyasi Parti Liderlerine ve Demokratik Kitle Örgütleri Liderlerine Arzımdır” başlıklı dokümanda; Demokratik kitle örgütlerinin bu güne kadar üstlerine düşen görevleri fazlası ile yaptıkları, dünyayı şaşırtan mitingler yaptıkları, onların bu eylemlerin den dolayı övgü ile anılacağı, ancak asıl amaç olan iktidarı uyarma ve değiştirmeyi başaramadıklarını, eylemleri yapan grubun siyasi ayağının eksik olduğunu, bu konuda yapılacak tek şeyin olduğu,UPEG temsilcilerinin uygun gördükleri siyasi parti liderlerini ziyaret ederek birlikte hareket etmeye davet etmek gerektiği, zor durumda olan seçmenlere gereken sosyal yardımı ya da desteğin verilmesi bu konuda partilerle ortak çalışılması gerektiği, siyasi partiye dayanmanın şart olduğu, yasama ve yürütmeye sahip olunması gerektiği bunların gerçek müslüman olmadıkları ve kalpazanlıkları, dini ve parasal sömürüleri örnekleri ile halka açıklanması gerektiği, gerekirse yeni bir parti kurulması gerektiği, bir ya da birkaç siyasi güçle birlikte hareket edilmesi gerektiği, birlikte hareket gücünü yaratmanın öncelikle ana muhalefet partisi genel başkanı D. B.’a düştüğünü, o yapmıyor ise Cumhuriyetten yana olan diğer partiler ve demokratik kitle örgütleri ile birlikte hareket edilmesi gerektiği, 4 Kasım Cumhuriyet için halk yürüyüşü ile başlayan birlikte hareket etme kararlılığını gösteren halkın yapılacak ilk seçimlerde sandığa gitmelerini daha da önemlisi aynı partiye aynı adaya gitmelerini sağlayacak proje üretilmesi gerektiği ve bunun uygulamaya konulması gerektiği şeklinde bilgilerin yer aldığı görülmüştür.


 (10) sayfa, “gizli” ibareli 17 Haziran 2003 tarihli ve Ordu Komutanı Orgeneral Hurşit Tolon imzalı doküman yapılan incelemesinde; Ege Or. Komutanlığından K.K.K.’na yazılmış, TSKnın yıpratılmasına yönelik faaliyetler konulu, “inceleme” başlığı altında TSK’ya yönelik başta irticai unsurlar olmak üzere bir çok tehdidin olduğu, AB giriş sürecisi içerisinde TSK’nın ülke çıkarları önüne engelmiş gibi bir izlenim vermeye çalışıldığı, bu bağlamda belli çevrelerce kasıtlı olarak sanki TSK’ nın hiyerarşik yapısı içerisinde bir ayrılık varmış gibi lanse edilmeye çalıştığı belirtilmektedir,


“Sonuç ve teklifler” başlığı altında sürdürülen bu yıpratma faaliyetlerine karşı aktif mücadele edilmesi gerektiği, tehdidin tamamıyla etkin hale gelmesine fırsat verilmeden, bertaraf edilmesi gerektiği belirtilmiştir. 


 (21) sayfa (gizli)   ibareli 13 ocak 1999 tarihli ve “sayın komutanım” hitabıyla başlayan yazının içeriğinde; Türkiye’deki irticai faaliyetlerin ortaya çıkış nedenlerinin muhtelif parametreler açısından incelenmesi konusundaki takdim yazısı olduğu, bu bağlamda dinin toplum üzerindeki etkisine yönelik bazı etkenlerden bahsedildiği, bu konjektür içerisinde irtica ve laiklik kavramları üzerinde görüş beyan eden bir yazı olduğu,

(11) numarası ile numaralandırılmış, kırmızı renkli ve üzerinde “Hurşit Tolon-Tümgeneral” yazılı ajandanın yapılan incelemesinde; ajanda içeriğinde el yazısı ile çeşitli konular ile ilgili olarak tutulmuş notların bulunduğu, el yazısının bozuk olması sebebi ile çoğunun okunamadığı, notlar arasında bulunan ve kısmen okunabilen  bir notta “Bülent Ecevit- Güncel olaylar ile ilgili olarak Refah partisi e l altından maksatlı haberler üre terek yayınla??, 15 Temmuz darbesi ile başlayan dönemde MGK toplantısı yapılarak karar alındı.” “ DEP’in PKK ile olan ilişkileri”, “S? K.’in iyi dileklerimi kabul etmedi” yazdığı,  

Aynı ajandanın diğer bir sayfasında; “B. B.—Atatürk yıpratılacak, -ordu yıpratılacak, -Demokrasimizin düşmanı oldular, - Al tı ok ve Kemalizm çağdışı gösterin, -Şeriatçıların yaptıklarını mazur gös terelim, -Laik ve Kemalist tepkiler antidemokratik olacak ifade edilsin” yazdığı,

Tarafımızdan (12) numarası ile numaralandırılmış, kırmızı renkli ajandanın yapılan incelemesinde; ajanda içeriğinde el yazısı ile çeşitli konular ile ilgili olarak tutulmuş notların bulunduğu, el yazısının bozuk olması sebebi ile çoğunun okunamadığı, notlar arasında bulunan ve kısmen okunabilen bir notta “40.000-14000 165 mm Top M107 mermi. Burada depolanmaz. Bize verin götürelim. Yavaş olun. 56 milyon dolar. …” Fethullah – okul ar devam ediyor, binlerce ışık evi olmuş, buralara girmeli, dinlemek lazım. Emniyet Teşkilatı ev kuruyor evler ????, Muharrem Özceben Per. Daireleri Md. Yrd., MİT destek sağlar, 1200000 kişi , 814  Kuv. Olmalı” yazdığı,

 (10) numarası ile numaralandırılmış, kırmızı renkli ve üzerinde “Hurşit Tolon-Tümgeneral” yazılı ajandanın yapılan incelemesinde; ajanda içeriğinde el yazısı ile çeşitli konular ile ilgili olarak tutulmuş notların bulunduğu, el yazısının bozuk olması sebebi ile çoğunun okunamadığı, notlar arasında bulunan ve kısmen okunabilen bir notta; “ B-YARDIM-57.000 KALEŞ, 41.200 BKC, RPG”  yazdığı,

Diğer bir sayfasında  “60.000 KELEŞ,30.000 BİXİ,80 RBG, 81 MM 60,106 HV.30 adet “B” verilecek,

 Diğer bir sayfasında “Mardin valisi geliyor, 5.000 Keleş, 3.000 Bixi” yazdığı tespit edilmiştir.

 (1) adet üzerinde Tüpraş 1999 ibaresi bulunan mavi renkli ajanda içerisinde; (8) adet A-4 kağıdı olduğu, kağıtların bir tanesinde başlık olarak “Müdaafai Hukuk 1.Milli Kongresi-13 Kasım 2005”  yazdığı, bahse konu kongre ile ilgili gündem çizelgesi olduğu, 

(3) sayfalık diğer doküman üzerinde “Yeniden Müdaafai Hukuk Hareketi Derneği-Milli Göreve Çağrı” başlığı altında “Yüce Türk Milletinin Vatan Sever Evlatları” hitabı ile başlayan ve  ülke sorunları üzerine çözüm arayışı içeren çağrı niteliğinde bir yazı olduğu ve Ertuğrul Zekai Ö.imzalı olduğu,

 (10) sayfalık doküman içerisinde (121)  adet çeşitli meslek mensubu şahsa ait isim, unvan ve adreslerinin yer aldığı ve bu isimlerin renkli kalemle de işaretlendiği,

 (16) adet not kağıdı üzerinde yapılan incelemede çeşitli şahıslara ait isim ve telefonlarının bulunduğu, bunlar arasında Ümit Ö., Sadık B., Yaşar O., Yiğit B., Onur Ö. gibi şahısların isim ve telefonlarının bulunduğu,

 (1) adet mavi renkli şeffaf dosya içerisinde Kemal U. tarafından Hurşit Tolon, Şener Eruygur, Vural S., Tufan A., Ertuğrul Ö., A.N.S., Deniz B., Sabih Kanadoğlu gibi şahıslara yazılmış çok sayıda mektup olduğu, mektup içeriklerinde genel olarak ülkenin içinde bulunduğu siyasi durumdan ve sıkıntılardan bahsedildiği ve çözüm önerilerinin bulunduğu,

(12) sayfa olan ve Fikret K. isimli şahıs  tarafından muhtelif tarihlerde çeşitli üst düzey yönetici ve askeri erkana gönderilmiş mektup ve eklerinden oluşan dokümanların yapılan incelemesinde;

12.01.2002 tarihinde Fikret K.tarafından dönemin genelkurmay başkanı Hilmi Ö.’ye yazılmış mektubun son paragrafında “…Biz TC vatandaşları olarak sadece ve sadece silahlı kuvvetlerimize güveniyoruz. Bu hükümet bizim hükümetimiz değildir. İşbirlikçidirler. …55-56 ve 57’nci hükümetler eylemleri ile 146/1 yargılanmayı hak etmişlerdir. Bunlar çok daha beterler…..27 Mayıstan sonra bir hesap görülmedi, görülmeye başlanırsa o yazılarımı hesap soranlara takdim edeceğim. Marşların içinde en çok sevdiğim ve duygulandığım ve tüylerimi diken diken eden  harbiye marşıdır. özledim….” yazdığı,

Yine 14.04.2003 tarihli ve Fikret K. tarafından dönemin dış işleri bakanı Abdullah Gül’e yazılmış mektubun bir paragrafında; “…Demokrat Parti iktidarı sizin 58 ve 59’ncu hükümetlerin yaptıklarını yapamadılar, ondan öncekilerin yaptıklarını yapamadılar, kendilerinden sonra gelenlerin bazı  istisnalarla yaptıklarını yapmadılar. ve biz onları astık. size saklamanız ve arada sırada bakıp düşünmeniz için yassıada mah. kararlarını gönderiyorum…” yazdığı tespit edilmiştir.

(14) sayfa olan ve “Karşı Gerilla Harekatı_Filipin T ecrübesi-N.D. Valerıano ve C.T.R. Bohannan”  ibaresi ile başlayan dokümanın yapılan incelemesinde; dokümanın gerilla ve gerilla taktikleri üzerine yazılmış bir kitap/akademik yazı alıntısı olduğu değerlendirilmekle beraber, yazı üzerinde ki bir çok cümle ve paragrafın altının çizildiği, bazı yerlerinde yıldız işaretinin bulunduğu görülmüştür.

Devam eden incelemelerde; 

 “Gerilla nedir?” başlığı altında, “…Gerilla, karşısında uzun sürecek, acımasız bir mücadeleye kendisi kadar dayanıklı, zafere inanmış ve aynı derecede kendisini adamış bir hasım bulmadıkça savaşı kazanacaktır…” cümlesinin,

“Gerilla hareketinin özellikleri” başlığı altında, “bir gerilla hareketinin oluşmasında ilk koşul teşkilatlanmadır….uygulama alanı bulabilmiş bir gerilla hareketi (en azından belirli bir yörede), yönetimin politik tabanının zayıf olduğunu, ya da bu tabanın olmadığını gösterir…ikinci koşul, gerilla hareketinin dayanacağı bir nedenin var olmasıdır. Bu neden, dinsel, sosyal, politik ya ada kişisel olabilir…dördüncü koşul, operasyon yaptıkları bölgedeki halkın çoğunluğunun desteğini ya da hoşgörüsünü kazanmaları ve bunun devamını sağlamalarıdır…” cümlelerinin altının çizildiği,

 “Eyleme başlayan bir gerilla şu davranışları gösterir” başlığı altında, “Yalnızca kendi seçtiği yer ve zamanda savaşır, Geniş bir  istihbarat ve istihbarata karşı koyma faaliyeti geliştirir, Genellikle merkezi olmayan bir komuta sistemine girer, Halk arasındaki düşmanlarını cezalandırır, Çoğunlukla ilkel  muhabere ve ulaşım araçları kullanır, Hep iyi niyetli olduğunu vurgular ve halkın desteğini sağlamaya çalışır, Hükümet kuvvetlerinin direncini fiziksel araçlardan çok psikolojik araçlarla kırma yolunu arar…” cümlelerinin altının çizildiği ve yıldız işareti ile işaretlendiği, 

 “…harbin kazanılma şekli, barışın ne kadar süreceğini gösterir. Buna halk karar verecektir. Kestirmeden gitmek, yarardan çok zarar getirir. Yakalanan bir gerilladan bilgi almanın en kolay yolu işkencedir; fakat bu uzun vade de büyük bir hata olur. Bir köyün gerillalara yiyecek sağlamasını önlemenin en kestirme yolu “işbirlikçileri” onların gözü önünde öldürmek ve gerillaları desteklemeye devam ederlerse bunun süreceğini söylemektir.  Köylüler gerillalara verdikleri desteği hemen durduracaklardır. Ancak, hükümete duyacakları nefret yıllar değil, kuşaklar boyu devam edecektir ve gelecekte kendilerini bu hükümetten kurtaracak herkese kucak açacaklardr…” paragrafının altının çizildiği ve yıldız işareti ile işaretlendiği görülmüştür.

(5) numarası ile numaralandırılmış kırmızı renkli ajandanın yapılan incelemesinde; ajanda içerisinde muhtelif isim ve notların bulunduğu, bunun yanı sıra ajanda arasına konulmuş not kâğıtlarının bulunduğu, bu not kağıtlarının arasında, küçük boyutta ve üzerinde bilgisayar yazısı ile “Kurumlar kilitlenmiştir. Demokrasi yaralı… Bürokrasi tedirgin… Maliye, Mülkiye, Belediye hatta adliye mütereddit. Siyaset korkak. Ticaret ürkek. Cemiyet desen, insanların ödü patlıyor. Hareket özgürlüğü dâhil hiçbir anayasal hakkımız güvence altında değil. Özetlersek, Türkiye’nin problemlerinden biri, işte önümüzde duruyor. O’na “enflasyondan daha önemsiz” “silahlı anarşiden daha tehlikesiz” diyemeyiz.” yazısının bulunduğu,

Ayrıca (1) adet A–4 kâğıdı üzerinde daktilo çıktısı olduğu değerlendirilen ve “Milli Savunma Komisyonu Aday Listesi (21)”  başlığı altında DYP, ANAP, SHP, RP, CHP partilerine mensup (21) milletvekillerinin isimlerinin bulunduğu ve “Yılmaz K.- Kr. Kd. Alb. Prj. Tkp. Ynt. Ş. Md.” İmzasını taşıdığı görülmüştür.

Aynı ajandanın bir sayfasında el yazısı ile; “..Çölaşan, Ekşi, Türkiye bütünlüğünü koruyalım ???????diğerlerimiz hain??” yazdığı,

Diğer bir sayfada el yazısı ile; “14’de Kemal Y.’nin düğününe gidecem…Cumhu?? Ekmekçi-Aydınlık-Özgür gündem..” yazdığı,

Diğer bir sayfasında el yazısı ile; “Erdoğan Ergenekon uli???”yazdığı,

Diğer bir sayfasında el yazısı ile; “Aydınlık,  Alevi karşıtı, genellikle ÇVŞ ?????” yazdığı,

Diğer bir sayfasında el yazısı ile; “İhtilal havası yaratıyorlar buna inanmazlar utanmak lazım dedim utanmıyorlar… İhtilal yapmalı istemeyen gider. Bşk ?????? istemiyorum dermi..” yazdığı görülmüştür.

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un, Ankara İli Kazakistan Caddesi No:163/34 sayılı ikametinde yapılan arama işleminde çok sayıda evrak, doküman not kağıtları ve CD bulunarak el konulmuştur. El konulan malzemelerin yapılan incelemesinde;

“ERGENEKON” analiz yeni yapılanma yönetim ve geliştirme projesi” İstanbul/29 Ekim 1999 başlıklı, 29 sayfadan oluşan içeriğinde Ergenekon yapılanmasını bölümler halinde işleyen ve konumlarla bölümlerin anlatıldığı kitap fotokopisi,

“Devletin Yeniden Yapılanması Uzerine” 25 kasım 1999 başlıklı 10 sahifeden oluşan içeriğinde, Devletin Yeniden Yapılanması konusunda çeşitli teori ve planların olduğu belge fotokopisi,

 Dinamik anti/tez İstanbul /09 Aralık 2000 başlıklı, 5 sayfadan oluşan Doğu Perinçek’ in mütalaa edildiği belge fotokopisi,

Oluşum Aralık/1999 başlıklı 2 bölümden oluşan 7 sayfalık içeriğinde Hukuki,siyasi, mafya konularının işlendiği belge fotokopisi,

22 sayfadan oluşan Orgeneral Yaşar B. ve eşinin doktor raporları ile çeşitli ilaç markalarının bulunduğu belge fotokopisi,

 10 sayfadan oluşan içeriğinde çeşitli isimlerin yer aldığı Orgeneral Yaşar B.’ nin dostları isimli belge fotokopisi,

105 sayfadan oluşan içeriğinde maktul Mednan B.’ nin cinayet davasının yer aldığı bazı resmi kurumlara ait belge fotokopisi,

46 sayfadan oluşan içeriğinde çeşitli milletvekilleri, parti başkanları, başkan yardımcıları ve Bir çok siyasilere ait kişisel bilgilerin yer aldığı belge fotokopisi,

24 sayfadan oluşan RTÜK üyelerinin kişisel bilgilerinin arşivlerinin yapıldığı belge fotokopisi,

14 sayfadan oluşan Muhtelif şahısların kişisel bilgilerinin yer aldığı fişleme belgelerinin fotokopisi,

İrticai faaliyeti tespit edilen belediye başkanlıkları başlığı adı altında 15 sayfadan oluşan içeriğinde belediye başkanlarının fişlendiğinin görüldü belge,

“İrticai faaliyeti tespit edilen meb.lığı içindeki sağlık personeli” başlığı adı altında 17 sayfadan oluşan içeriğinde Sağlık Personellerinin fişlendiğinin görüldü belge,

“İrtica eğilimli il valileri” başlıklı 3 sayfadan oluşan çeşitli valilerin fişlendiği bilgisayar çıktısı,

“İrtica eğilimli kaymakamlar” başlıklı 10 sayfadan oluşan çeşitli İllerin Kaymakamlarının fişlendiği bilgisayar çıktısı,

      
Ahmet Hurşit Tolon Ankara Kazakistan Cad (1’ den 4’ e kadar) yazılı       Hundai Marka CD-R içerisinde çeşitli Askeri konuların yer aldığı CD bulunduğu tespit edilmiştir. Yapılan incelemeler ön inceleme niteliğindedir. 

Dijital İncelemeler

ÖRGÜTÜN TEMEL DOKÜMANLARI

ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde

‘devletin yeniden yapılanması.PDf’ isimli 11 sayfalık doküman olduğu yine 6 sayfalık ‘dinamik_anti tez.PDF’ isimli doküman ile ‘Ergenekon yeni yapılanma yönetim ve geliştirme.pdf’ isimli 24 sayfalık doküman olduğu, yine ‘oluşum.PDF’ isimli 8 sayfalık dokümanların bulunduğu görülmüştür. 

OGATECEH marka CD içerisinde “Ampul-Patlak.DOC” ve “Patlak-Ampul.DOC” isimli dosyaların olduğu, içerikleri incelendiğinde ise daha önceden gözaltına alınan Ergün Poyraz isimli şahsın yazmış olduğu ‘Patlak Ampül’ kitabının MSword ortamındaki hali olduğu, 

Bilgisayardaki  Outlook dosyası içerisinden çıkan  “fWD  bu durum nedir.MSG” adlı dosya umitsayin@gmail.com adresinden 07.08.2006  20.57 tarih ve saatte gönderildiği, içeriğinde Behiç Gürcihan’ a hitaben Kuvvai milliye de yazan komutanların artık bu köşede yazmadıkları, kendisinin bu durum aydınlanana kadar kuvvayi milliye sitesinden çekileceği, Oktay Yıldırım’ın köşesinin kuvvayi milliye sitesinden çıkartılması gerektiği gibi metinlerin bulunduğu görülmüştür.

Bilgisayardaki  Outlook dosyası içerisinden çıkan  “Dergi ve İnternetsitesi hakkında.msg” adlı dosyanın içeriğinde M.Zekeriya Öztürk’ün  A.Hurşit Tolon’a gönderdiği mesaj olduğu ve bir dergiden bahsedilerek bu konuyu daha önce telefon ile görüştüklerini anlattığı, derginin internet sitesi hakkında açıklama ve dergi internet sayfası taslağını Ek’te gönderdiğini belirttiği, görüş ve eleştirilerinin yol gösterici olacağını söylediği ve bu mesajı Önce Vatan Gazetesi adıyla gönderdiği görülmüştür.

CREATION marka 13 BR1 250903 seri numaralı CD içerisinde; 

113_Mektuplar\2004\20040000 isimli klasör içerisinde 14 adet resim dosyasının bulunduğu, “Bir Cumhuriyet TV’nin faaliyete geçirilmesi şart” başlıklı, Cumhuriyet gazetesinin böyle bir kampanyayı başlatabileceğini yada öncülük edebileceği ve medya konusunda ne yönde çalışmalar yapılacağı ile ilgili yazıların olduğu, askeri müdahaleden bahsedilerek bunun olumsuz sonuçlarının anlatıldığı, bu kaygılar doğrultusunda yeni girişim ve çabalar içine girilmesi gerektiğinin belirtildiği, Kuvvet Komutanları ve  Genelkurmay Başkanının olurunun alınması ile İzmir garnizon komutanı olarak İzmir’de bu çalışmaya başlanabileceği, toplantılar yapılabileceği, tüm medya sahipleri, TV yöneticisi, sunucuları ve köşe yazarlarına birden fax ve internet bombardımanı başlatılabileceği, bunun etkisinin büyük olacağı finansmanının da  Oyak Bank’tan kredi çekilerek yada maaşlardan belli bir miktar katkı toplayarak maddi destek sağlanabileceği, mevcut dernek, vakıf,sendika gibi kuruluşların destekleneceği “Milli Görüş Teşkilatı” gibi teşkilatlanmadan bahsedildiği, ayrıca “PKK’nın hazırlık döneminde yaptığını bile yapamayacak isek terk edelim bu memleketi” şeklinde ibarelerin olduğu, bu yapı ile ilgili bir otokontrol sisteminin oluşturulması gerektiği, hedef alınacak kişilerin tespit edilerek haklarında kullanılmak üzere bilgi toplanması bu çalışmaların halka mal edilebilmesi içinde sivil kesimden kimlerle hangi işlerin götürülebileceği konusunda hazırlık yapılması gibi konuların olduğu ve E.P.Kd.Alb. Raşit G. imzası olduğu,

 ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde;

“arşiv dosyalar” isimli klasörde “Doç.Dr. Ümit Sayın’ ın Genelkurmaya gönderdiği bir rapor.pdf” isimli 26 sayfalık “pdf” dosyasının, resmi bir yazı olmadığı ve 19 Temmuz 2004 tarihinde Doç.Dr. Ümit Sayın’ın Genelkurmay İstihbarat Dairesi Başkanlığı, Psikolojik Harp Dairesi, Özel Kuvvetler Komutanlığı, MGK ve ilgili birimlere gönderdiği kendi çalışması olduğu, belgenin en üstüne büyük puntolarla ve altı çizgili şekilde “gizlidir” ibaresinin konduğu, “TSK ve Akademisyenlerin Örgütlenmesi ve Yapmaları Olası Psikolojik Savaş” konusunun ele alındığı, Türkiye'de Serv koşullarının oluşturulmak istendiğinin ABD, AB, Avrupa devletleri ve İsrail’in Türkiye'yi parçalayarak Büyük Orta Doğu Projesini devreye sokmak istediği, Ulusal güvenliğimizi tehdit eden Siyasi İrade ve TBMM’ye karşı alınacak önlemler kapsamında Kuvai Milliye Hareketinin üniversiteler üzerinden tüm Türkiye'ye yayılması, Kuvai Milliye Hareketinin TSK’nın İstihbarat Birimleri Koordinesinde olması, benzer Kemalist örgütlenmeye öğretim üyelerinin kontrolünde öğrenciler arasında da gidilmesi,daha sonra Ulusalcı Güç Birliği ve Kuvai Milliye Hareketinin bir partiye dönüşmesinin sağlanması, öncelikle ADD’nin rafine edilmesi ve bu güç birliğinin pek çok sivil toplum kuruluşunu da  doğurabileceği, TSK’nın ve Akademisyenlerin iş birliği ile Türkiye ve Türklüğe karşı sürdürülen psikolojik savaşa karşı belgesel, film, televizyon, radyo kurmak, kitap basmak faaliyeti yapılması, halkı geri kazanmak için çok ciddi bir psikolojik savaş yapılması, akademisyenler ve aydınların TSK ile işbirliği içinde bulundukları bölgede üçlü beşli çalışma grupları kurması, TSK’nın çeşitli birimlerinde sivil toplum kuruluşlarında Ulusalcı kanallarda bilgiler verilmesi ve konferanslar düzenlenmesi, bu örgütlenmenin TSK’nın gizli bilgisi etkinliği ve kontrolü altında yapılması gerektiği, TSK’nın Vatansever Kemalist Akademisyenler, Aydınlar ve Bilim Adamları ile iş birliği yapması gerektiği, bu iş birliği içinde amatör bazı çalışma gruplarının oluşturulması gerektiği gibi konuları içerdiği,

“arşiv dosyalar” isimli klasörde “Rektörlerle Toplantı.pdf”  isimli “pdf” dosyası içerisinde; Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığı’nın 19 Eylül 2003 tarihinde “Jandarma Genel Komutanını Ziyaret Eden Rektörler” konulu ‘“gizli”’ ibareli belgesinde rektörlerle toplantı düzenlendiği ve bu toplantıda üniversiteler, Kredi Yurtlar Kurumu, Özel Yurtlar, Eğitim Kurumlarındaki irticai yapılanmalar, 28 Şubat’ın öneminin tekrar kavranması gerektiği, bazı Polis okulları, İmam Hatip Liseleri, türban, bazı valiler, Sivil Toplum Kuruluşları, Yürütme Organının icraatları, Jandarma’nın görevlerini daha etkin uygulaması gerektiği, Rektörler’in 15-20’sinin Kubilay olmaya hazır olduğu, 25 Ekim 2003’de öğretim üyelerinin cüppeleriyle Anıtkabir’e yürüyecekleri ve AKP’nin iç huzursuzlukları konularında rektörlerce ifadelerde bulunulduğu, 

CREATION marka CD 13 BL1 2509030231 seri numaralı Cd içersinde;  

“Inonu unıversıtesı 1.JPG”, “ınonu unıversıtesı 2.JPG” ve “ınonu unıversıtesı 3.JPG” isimli 3 adet resim dosyası olduğu, içeriğinde ise İnönü Üniversitesinin 02.01.2004 tarihli Senato Kararının yer aldığı ve bu kararda Atatürk ve Laik Cumhuriyete karşı yapılan hareketlerden bahsederek yapılan atamalardan bahsedildiği, Başbakanlık Müsteşarının görevden istifa etmesi ya da alınmasının beklendiği, şeklinde fax yazısı olduğu, 

Bilgisayardaki Outlook dosyası içerisinden çıkan  “tesekkur ve pentagona yanıtlar.MSG” isimli dosya içerisinde Habib Ümit Sayın tarafından A.Hurşit Tolon’a gönderilen mesajda Habib Ümit Sayın’ın emniyet tarafından el konulan bilgisayarından bahsedildiği bu işin Emniyet içindeki ‘Fettullahçı yapılanmadan’ kaynaklandığı, İstanbul Üniversitesi Rektörü Mesut P.’nin ilişkilerinden bahsedildiği ve YÖK’te yapılan soruşturmanın olumlu geçtiği anlatıldığı, ayrıca Reha paşadan bahsedilerek konu ile ilgili www.acikistihbarat.com ,adresinde yazı yazacağını belirttiği, 

Bilgisayardaki Outlook dosyası içerisinden çıkan “açık ıstıhbarat yazısı paşalar ve pashalar.MSG” isimli dosya içerisinde Ümit Sayın’ın Reha paşa olarak bahsedilen şahsa göndermiş olduğu mailde, hem JİTEM’in hem de Reha paşanın savunulması ile ilgili bir yazı yazacağından bahsettiği bu yazının Behiç Gürcihan yönetimindeki www.acikistihbarat.com sitesinde konulması için yollayacağını, bunu Hurşit Tolon paşaya da göndereceğini ve yeni yazacağı TSK’ya karşı psikolojik savaş isimli kitabında da bahsedeceği şeklinde yazıların olduğu,

Bilgisayarda Habib Ümit Sayın’ın A.Hurşit Tolon ve Şener Eruygur’a gönderdiği “Kıbrıs ADD ADD ve avrasya tv programları.msg” adlı e-postada, Habib Ümit Sayın’ın Şener Eruygur’a yönelik haksızlıklarla mücadele edilebilmesi için yardım edeceğini, bu konuyu Şener paşa ile de görüşeceğini, Reha T. paşanın da destek olduğunu, Kıbrıs’ta ADD’nin etkin olmasını sağladıklarını, bu konu ile ilgili raporu Ekte gönderdiğini, bir proje hazırlamak için izin istediği,

Bilgisayarda Habib Ümit Sayın’ın A.Hurşit Tolon ve Şener Eruygur’a gönderdiği “Avrupa Bırlıgının İstanbul Üniversite 'lısesı'.MSG” adlı e-postada, Habib Ümit Sayın’ın AB’nin Üniversitelere bir şekil verme peşinde olduğu, Türkiye’nin Demokrasi ve Seçimle kurtulamayacağının TSK ve Org. Yaşar B. tarafından görülmesi gerektiğinin anlatıldığı,

Bilgisayarda Habib Ümit Sayın’ın A.Hurşit Tolon’a  göndediği “son gelismeler.MSG” isimli dosyada,  Emniyet tarafından el konulan bilgisayarın içindeki bilgilerin TSK’ya karşı kullanılabileceği, bu konuyu Kara Kuvvetleri Komutanı olduğu dönemde Yaşar B.’ ye de bildirdiği, -Ergenekon Operasyonu- 3.dalga operasyonun geleceği,  üst rütbeli bir Generalinde gözaltına alınabileceği ve bu konuda önlem alınmasını istediği,

ELBA marka, M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde;

“006 YÖK ve Üniversiteler” isimli klasörde “Dicle Üniversitesi111.doc” ve “MİT Rektör Fikri C..doc” isimli MSword dosyaları olduğu, içeriklerinde Dicle Üniversitesi’ndeki 2001 yılı rektör adayı seçimlerinde eski Rektör Tbp.Kd.Alb. Prf.Dr. Mehmet Ö.’nün irticai ve bölücü kesimlerin desteği ile en çok oyu aldığı, Prof. Dr. Fikri C.’nin ise eski yönetime muhaliflerin ve bölücülerin oylarını alarak ikinci seçildiği, YÖK’ün Mehmet Ö.’yü önermesine rağmen Cumhurbaşkanının,Fikri C.’yi Rektör olarak atadığı, OHAL Bölge Valiliği ve Genelkurmay’ın MİT’in yaptığı araştırma sonucu Rektör’ün uygulamalarının bölücülüğü geliştirmesine zemin hazırladığı belirtilmiş, Genelkurmay Başkanlığınca YÖK’ün uyarıldığı ve Fikri C.’nin görevden alındığına dair bilgiler olduğu ve bu konularla ilgili MİT raporu olduğu,

Seagate marka, seri numarası 3LF0YHM5 olan hard diski üzerinde yapılan incelemede;

‘Ulusal Platformlar Güç Birliği  (UPG) Toplantı Kararları’ ile ilgili e-postaların yer aldığı, bu toplantılara AUUDP Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu, TGB Toplumsal Güç Birliği Platformu, UBHP Ulusal Birlik Hareketi Platformu, UBHP Ulusal Birlik Hareketi Platformu ve ÇP Çayyolu Platformu’nun katıldığı, bu platformların eşgüdüm toplantıları yaptığı, mitingler düzenlendiği, toplantıların tutanağa bağlandığı, Hurşit Tolon’un tutanakları AUUDP adına imzaladığı,

Hp marka bilgisayar kasası içerisinden çıkan hard disk içerisinde; 

A.Tolga Tolon [alitolgatolon@gmail.com] adresinden gönderilmiş olduğu görülen bir e-postada A.Tolga Tolon’un da yer aldığı ‘Yeni Nesil’ isimli dernek görevlilerinin ATO başkanı Sinan Aygün ile birlikte çekilmiş fotoğraflarının olduğu,

“Cumhuriyet için sol da birlesir... Sol baskanlarimiza çagri!!!.msg” isimli dosyanın içeriğinde; “Solda birlik için bir milyon e-posta ile sanal cumhuriyet yürüyüşü” başlığı olduğu, CHP, DSP, ÖDP, İP ve SHP’nin birleşmesi için çağrı yapıldığı, bu amaçla düzenlenen Cumhuriyet Mitingi’nin örnek gösterildiği,

CREATION marka 13 BR1 250903 -004-00267241 seri numaralı CD içerisinde, 

“Av_Erdogan_O._01.jPG” isimli dosya içeriğinde yer alan ‘Dayan Denktaş Uyan Türkiye Yürüyüşüne Başlıyoruz’ başlıklı yazıda 3 Mart 2004 Salı günü Ankara Ticaret Odası (ATO) önünden Anıtkabir yürüyüşünün düzenleneceği, yine aynı klasör içerisinde bulunan  “AV_Erdoğan_O.17.JPG” isimli dosya içeriğinde İzmir Ulusal Güçler Birliği Başkanı (AV.Erdoğan Ö.) Türk Parlementerler Birliği İzmir Şubesi Başkanı (Mustafa Ö.)  Ziraat Mühendisleri Odası İzmir Şubesi Başkanı Aleattin H., Ulusal Kanal İzmir Temsilcisi Hayati ÖZCAN tarafından organize edilen ve ‘Atatürk’ün Halkçılık Proğramının 83.Yıl Dönümü Sempozyumu’ düzenleneceği ve İşçi Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek, prof. Anıl Ç., Em.Amiral Tanju E., Dr.İhsan T.’ Nin katılımcı olarak katıldıklarını, “AV_Erdoğan O.09.JPG” isimli resim dosyası içeriğinde Ulusal Güçler Birliğini Oluşturan Örgütlerin listelerinin bulunduğu,  “AV_Erdoğan_O. 07.JPG” isimli resim dosyası içeriğinde KKTC Cumhurbaşkanı Rauf D.’nin Annan Planı ve Avrupa birliği konferansı için ulusal güçler birliği başkanı Avukat Erdoğan Ö.’ye teşekkür yazılı belgenin bulunduğu, klasör içerisinde bulunan diğer 13 adet resim dosyalarının içeriklerinde ise Ulusal Güçler Birliği, Cumhuriyetçi Avukatlar, Atatürkçü Düşünce Derneği, Cumhuriyet Okurları, Türkiye Kamusen, İzmir Ulusal Güçler Birliği, Ulusal Kanal İzmir Temsilciliği tarafından çeşitli konferanslar ve basın açıklamalarının bulunduğu,

Creation marka 00269401 seri numaralı CD içerisinde; 

“Ertugrul K. 01.JPG” den “Ertuğrul K. 04.jpg” ye kadar toplam 4 adet resim dosyası olduğu,  ‘Ulusal Birlik Hareketi’ başlıklı yazıda ülkenin bir Milli Mücadele Dönemi yaşadığı ABD ve AB emperyalizmi, Ümmetçiler ve bölücülerin Ulus Devleti Serv’e zorladığı,  Ulusal Birlik Hareketinin tüm bunlara karşı oluşturulan Milli Mücadele olduğu, Kuvvai Milliye ruhuyla yeniden topyekun bir Milli kurtuluş duyarlılığı ve stratejisi yaratacağının belirtildiği ve katılımcılar olarak Ulusal Birlik Konseyi başlığı altında, Üniversiteler, Kamusen, Yargıtay, Tüsiad, Ulusal Kanal, ADD, Çağdaş Eğitim Vakfı gibi isimlerden oluştuğu, platformlar başlığı altında Ankara Üniversitesi Öğrenci Konseyi, Atatürk Çizgisi, Cumhuriyetçi Gençlik, Ulusal Birlik Hareketi, Ulusal Güç Birliği Hareketi, Ulusal Güçler Birliği, Kemalist Atılım Birliğinin isimlerinin bulunduğu, Partiler başlığı altında CHP, İP, DYP, DSP, MHP, BCP ve CDP isimlerinin bulunduğu, basın başlığı adı altında, Aydınlanma 1923, Yeni Hayat, Aydınlık, Gençlik Cephesi, Flash, Ulusal Kanal, Milliyet, Hakimiyeti Milliye, Cumhuriyet ve Yeni Çaba dergisi isimlerinin olduğu, Ulusal Birlik Konseyi başlığı altında Kemal Alemdarolu, Ferit İlsever ve Sabih Kanadoğlu gibi isimlerin olduğu,  

MAXELL marka 12 numaralı CD içerisinde “Cumhuriyetimiz için halk yürüyüşü.doc” isimli dosyada Cumhuriyetimiz için Halk Yürüyüşüne Çağrı isimli 4  Kasım 2006’da Tandoğan Meydanında yapılan miting ile ilgili afiş yazışmalar ve miting de çekilen fotoğraflardan oluşan  27 sayfalık doküman olduğu, fotoğraflarda Şener Eruygur’un  görüntülerinin bulunduğu mitinge Atatürkçü Düşünce Derneği, ANAÇEV, Çayyolu platformu, Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği, Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu, Ulusal Güç Birliği, Kuvai Milliye Platformu gibi çok sayıda dernek vakıf ve platformun katıldığı,

Sony marka 26 numaralı CD içerisinde 9 adet resim bulunduğu fotoğraflarda Anadolu Uyanış ve Dayanışma Platformunun Gaziantep düzenlemiş olduğu yemekli toplantı resimlerinin ve A.Hurşit Tolon ile bazı şahısların birlikte çekilmiş fotoğraflarının bulunduğu,

ELBA marka M2-C527-ALI0048  seri numaralı CD içerisinde; 

“önemli dosyalar” klasöründe “KD_bülteni_1.ppt” isimli 16 sayfalık Powerpoint sunumunda, Ali B. isimli kişiden  kuvaimilliyehareketi@yahoogroups.com adresine gönderildiği anlaşılan mesaj olduğu, mesajda “01 2003 ASAM Günlük Küresel Değerlendirme bülteni Ek’te değerli bilgilerinize sunulmuştur” ibaresinin yer aldığı, 20 ile 45 yaş arası kişilerin aralarına katılarak birlikte bu yolda yürümelerini tavsiye ettiği, ASAM Avrasya Stratejik Araştırmalar Merkezi Günlük Değerlendirme Bülteninin yer aldığı Amerika, Avrupa, Balkanlar, Kafkasya, Ortadoğu, Rusya, Ukrayna, Türkistan, Uzakdoğu, Pasifik başlıklarının altında konu ile ilgili değerlendirmeler olduğu,

“önemli dosyalar” klasöründe “Kuv_K_Brf_degerlendirme.ppt” isimli PowerPoint dosyası içerisinde; “Kuvvet Komutanlıklarına Takdim Sonuçlarının Değerlendirilmesi” başlıklı, 30 Ocak 2004 tarihli bir sunum olduğu, söz konusu sunumda ‘Afiş Çalışmaları’, ‘Basınla İrtibat ve Bilgilendirme Çalışmaları’, ‘YF: 01 100.000 Mektup Çalışması’, ‘Web Sitesi Çalışması’, ‘İrticai Faaliyetlerle Mücadele Semineri’, ‘Av. Orhan PEKMEZ’in AİHM’de Açtığı Dava’, ‘Üniversite Radyoları’, ‘Hükümetin Acil Eylem Planı’, ‘Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu’, ‘AB Tarafından Finanse Edilen Projeler ve Bu Kapsamda İnsanca Yaşam Projesi’, ‘Kamu Yönetimi Temel Kanunu Tasarısının Arka Planı’, ‘Uluslar arası Muhafazakarlık ve Demokrasi Sempozyumu’, ‘Türkiye’deki Sendika ve Konfederasyonların Temel Dinamikleri ile İlgili Güncel Değerlendirmeler’, ‘Medyanın Durumu ve Hükümetin Medyaya Yönelik Faaliyetleri’ ve ‘Çeşitli Menfaat Gruplarının İlişki ve İltisakları’ yan başlıklar olarak ele alındığı,

Söz konusu yan başlıklardan ‘Ulusal Birlik Hareketi STK Platformu’ altında aşağıdaki maddelerin yer aldığı görülmüştür. 
· Ulusal Birlik Hareketi lideri Prof.Dr. Bülent B. ile ilişkiler ilave tedbirler alınarak ihtiyatla sürdürülecektir.

· Prof. B. denetim altında tutulacak,

· Alınacak tedbirlerle inisiyatif elde tutulacak ve Ulusal Birlik Hareketinin bize bağımlı olarak; İstihbarat Başkanı ve Sn. Komutanın talimatları doğrultusunda hareket etmesi sağlanacak,

· İstihbarat Başkanı Prof. B. ile bu kapsamda bir görüşme yapacak,

· Ulusal Birlik Hareketi içerisinde yer alan STK’nın kurumsal ve bireysel biyografik istihbaratı yapılacak, sakıncalı görülen STK’nın platformdan dışlanması sağlanacak,

· Çağdaş Eğitim Vakfı platform kapsamında yönlendirilecek,

· Ulusal Birlik Hareketi ile ilişkilerin bir emekli general aracılığı ile sürdürülmesi konusu incelenecektir.

şeklinde beyanların yer aldığı ayrıca pek çok konunun takibinin ‘Cumhuriyet Çalışma Grubu’ tarafından yapılacağı,

Lizer marka CD içerisinde;

“emekli subaylar” klasöründe 15 Adet resim olduğu, Hurşit Tolon, Hasan Ü., Mustafa BALBAY, Armağan K., Yiğit B., Şükrü ELEKDAĞ, Abdüllatif ŞENER gibi Siyasetçi, Bürokrat ve Askerlerin katıldığı Türkiye Emekli Subaylar Derneği (TESUD) un düzenlediği Sempozyumda çekilen fotoğraflar olduğu,

ELBA marka M2-C527-ALI0048  seri numaralı CD içerisinde; 

“çok önemli dosyalar” klasöründe çok sayıda resim, MSword ve Powerpoint dosyaları olduğu, dosyaların içerisinde mevcut Yürütme Organının yapmış olduğu atamalarla ilgili isim listeleri olduğu, atanan kişilerle ilgili “Milli görüşçü, Tarikat veya cemaatin mensubu, imam hatipli” gibi tanımlamalar yapılarak bu konuda rapor düzenlendiği, atamalarla ilgili etnik kimliklerinde öne çıktığından bahsedildiği, ayrıca “yapılması gerekenler” başlığı adı altında Bakanlık Merkezinde yapılan atamaların titizlikle takip edilmesi, rapor edilmesi, yapılacak yeniden düzenleme çalışmasında görevden alınacak kişilerden çok yerlerine atanacak kişilerin daha önemli olduğu, geçmiş dönemlerde bu tür yanlışlıkların yapıldığının anlatıldığı ve 28 Şubat sürecinin örnek gösterildiği, bazı atamaların her şart altında engellenmesi gerektiğini, AKP hükümeti tarafından yapılan kadrolaşmanın bu şekilde devam etmesi halinde geriye dönülemez boyutlara ulaşacağının anlatılarak önlenmesi açısından rapor hazırlandığı,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “b19.PPT” isimli 4 sayfalık Powerpoint dosyası olduğu, içeriğinde İstihbarat Başkanlığı Plan Koordinasyon ve Güvenlik Daire Başkanlığı Yönetim Şube Müdürlüğünce 18.12.2003 tarihinde hazırlanmış Özgür Gündem gazetesinde yer alan Recep Tayyip ERDOĞAN hakkındaki basın bültenleri olduğu,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “b26.ppt” isimli 24 sayfalık “gizli” ibareli Powerpoint dosyası olduğu, içeriğinde;  Jandarma Genel Komutanlığınca  16 Aralık 2003 tarihinde Tuncay Özkan ile bir görüşme yapıldığı, görüşmenin kayda alındığı ve çözümünün yapıldığı anlaşılmaktadır. Görüşmeyi yapan kişinin “Başkan ve D.Başkanı” olarak yazıldığı, bu nedenle Tuncay Özkan’ın görüşmesinde askeri kesimden iki şahsın bulunduğu anlaşılmıştır. Görüşmede, siyasetten bahsedildiği ayrıca Mehmet Emin K. dan bahsedilerek askerlerin ona verdiği destekten söz edildiği, Tuncay Özkan’ın, Recep Tayyip ERDOĞAN karşısında çalışma yapabilmesi için yaptığı işleri anlattığı, bu konu ile ilgili televizyon programlarını anlattığı yine görüşmenin bir bölümünde eski İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ali Müfit GÜRTUNA ile görüşme yapıldığı, ANAP, DYP gibi partilerle birleşik cephe kurulması ile ilgili çalışma yaptıklarını anlattığı, Ali Müfit GÜRTUNA’nın İstanbul Televizyonu isminde bir kanalının olduğu, kendisinin bunu almak istediğini söyleyerek askerlerin desteğini istediği, Ali Müfit GÜRTUNA ile görüşmediğini ancak Bedrettin DALAN ile görüştüğünü, bunun bir Ulusal duruşu ortaya koymak açısından gerekli olduğunu anlattığı ve destek istediği görülmüştür. (Bu konu ile ilgili yine Mehmet Şener Eruygur’dan ele geçirilen ve eski Deniz Kuvvetleri Komutanı Org. Özden Ö.’ye ait olduğu anlaşılan günlüklerde “24 Aralık 2003” başlığı altında yer verildiği ve Tuncay Özkan’ın görüşmesinin günlüğe aktarıldığı bilinmektedir.) Görüşmenin devamında Tuncay Özkan’ın “Benim operasyonda bizim birlikte yapmamızı düşündüğüm şey şudur” diyerek konuştuğu, “Başkan” isimli şahsa Ulusal duruşun gerçekleşebilmesi için Mehmet Emin K. ile ilgili operasyonun mutlaka gerçekleşmesi gerektiği, ikinci yedek bir sistem olarak ta Ali Müfit GÜRTUNA’nıin elinden televizyonun alınması ve olayın organize edilmesi gerektiği, bunun içinde Ali Müfit GÜRTUNA’ya psikolojik baskı yapılması gerektiği,bu sayede yerel seçimler öncesinde Mehmet Emin K.’nın,Show TV  de yaptıramadığı her şeyi orada yapma ve seslendirme imkanının gerçekleşeceğini söylediği, karşı görüşmeci D.Başkanı’nın da “İktidara vurulacak darbe için bu çok önemli dediği” Tuncay Özkan’ın da devam eden konuşmasında bu konularla ilgili tüm hazırlıkları tamamladığını söyleyerek Mehmet Emin K., Show TV ve Ali Müfit GÜRTUNA, İstanbul Televizyonunu  kastederek “Ben hem o tarafı istiyorum, hem o tarafı istiyorum çünkü ben büyük oynamak istiyorum yani o tarafa geldiğim zamanda bak şu kadar sponsorluk şu kadar reklam bütün burası bir psikolojik harekat merkezi gibi kullanılır” diyerek görüşme yaptığı, askeri kesimden bu konuda destek istediği, perde arkasında kendisinin olacağını anlattığı, perde arkasında Akşam gazetesi, Show TV gibi medya kuruluşlarında kendi istediği program ve haberleri yaptıracağını anlatarak “ Akşam operasyonunu tamlayıp, İstanbul TV’yi ele geçirebilirsek bunların işi biter” dediği, devamındaki görüşmeler de “ gelecek Türkiye’yi inşa edebilmek için bir tek koşul var Türk medyasını aynı zamanda kontrol edebilmek”, “ Akşam gazetesindeki planı tamamlayabilip orada kalabilirsek, İstanbul TV’yi başarabilirsek böyle bir güç oluşacak” diyerek medya ile ilgili planlarını açıkladığı, bunun gerçekleşebilmesi için 5 milyon dolara ihtiyacı olduğunu söylediği, gönüllülük esası ile bu paranın toplanabileceğini anlattığı, Mehmet Emin K.’nın kendisinin Akşam gazetesi ve grubundan çıkarma kararından geri adım atması gerektiği, Mehmet Emin K.’nın ve kendisinin bu günlere gelmesindeki en büyük desteğin TSK’dan geldiğini anlattığı, medyada yapılacak operasyon sonrasında siyasetin kendine geleceğini söylediği ve yerel seçimlerde AKP’nin kendi içerisinde  üçe dörde bölünmesinin zorunlu olduğu, bunun için Erkan MUMCU ve BAŞESKİOĞLU’nun biraz körüklenmesi gerektiğinden bahsettiği, Erkan MUMCU ile görüşme yaptığı ve onların kendisini TSK’nın temsilcisi gibi gördüklerini bu yüzden “TSK bir darbe ile gelip benim kafamı uçuracak” diye korktuklarını, bu yüzden bu programın yılbaşından önce gerçekleştirilmesi gerektiğini, bu sayede  İstanbul TV’nin bir kale haline getirilebileceğini anlatarak konuştuğu askeri şahıslara “ dediğim gibi maliyeti size 500 bin dolardır. İhtiyaca göre şekillenir” diyerek askeri kesimden görüştüğü şahıslardan bu konuda destek istediği, yine görüşmenin bir bölümünde Ayhan M., Adil Serdar SAÇAN’dan bahsederek Adil Serdar SAÇAN’ın bir deposunun emniyetçe basılması ve el konulan dokümanlardan bahsettiği,

“Kamu Yönetim reformu” klasöründe 5 adet dosya olduğu, içeriklerinde AKP hükümetinin, Kamu Yönetimi reformu Politikaları hakkında geniş kapsamlı raporların yazıldığı, Kamu Yönetimi reformu klasöründeki “Bilgi Notu-Kamu G.P.P.'den gelen.doc” isimli MSword dosyasında 9 Nisan 2003 tarihili ve “gizli” ibareli bilgi notu olduğu T.C’nin Yeniden Yapılandırılması Çalışmaları hakkında komuta katına bilgi sunulduğu ve bu konuda yapılacak birçok değişikliğin, devletin tahrip edilmesi, ülkenin bölünmez bütünlüğü ve Atatürk ilke ve inkılapları çizgisinden sapmalar ile sonuçlanabileceği, bu nedenle Kamu Yönetimi reformu ile ilgili hazırlanan yasa tasarısının süratle elde edilerek incelenmesinden bahsettiği, bilgi notunun altında İsth. Bnb. Alp Hasan Ş.’nin isminin olduğu, klasörde bulunan diğer dosyalarda ise bu konu ile ilgili basında çıkan haberlerinin yer aldığı,

“Siyasi Partiler\06 2002 Milletvekili Seçimleri değer” klasöründe 13 adet muhtelif dosyalar bulunduğu, içeriklerinde 2002 dönemine ait Siyasi partilerin genel seçimlerde aldıkları oy oranları, milletvekilleri ve diğer konularda istatistiki verilerin yer aldığı, 

“Siyasi Partiler\06 Belediyeler Arz” klasöründe 8 adet muhtelif dosyalar bulunduğu, içeriklerinde çeşitli dönemlere ait yerel şeçimlerde Siyasi partilerin almış oldukları Belediye Başkanlıkları ve Belediye Başkanlarının isim listelerinin olduğu, istatistiki bir şekilde hazırlandığı, ayrıca Belediyelerdeki yolsuzluk faaliyetleri ile ilgili rapor olduğu, yine belediyelerde irticai faaliyetleri tespit edilen Belediye Başkanlarının isimlerinin çizelge halinde yazılarak “Süleymancı, İrticai düşünce yapısına sahip, Milli Görüş, Nakşibendi, Bilinmiyor” gibi ibarelerin olduğu ve liste şeklinde hazırlandığı,

“Siyasi Partiler\RP ve FP” klasöründe 2 adet alt klasör ve 2 adet dosyaların olduğu, Refah Partisi ve Fazilet Partisi hakkında seçimlerle ilgili istatistiki bilgilerin ve değerlendirmelerin olduğu, “RP 'nin gelecekteki stratejisi ve alınabilecek tedbirler.doc” isimli 16 sayfalık ve “gizli” ibaresi bulunan dosyada K.K.K’lığı ve Hv.K.K.’lığı İstihbarat Başkanlıklarının ‘RP’nin Gelecekteki Stratejisi ve Bu Konuda Alınabilecek Tedbirler’ başlığı altında bir rapor hazırlandığı, Siyasal İslam ile ilgili bilgilerin verildiği ve bir dizi önlem alınması ile ilgili durum değerlendirmelerinin bulunduğu, bunlar arasında İslami sermayenin oluşturulmasına engel olunması, irticaya destek veren Vali ve Kaymakamların devlet kadrolarından uzaklaştırılması gibi konuların bulunduğu,

“Siyasi Partiler\Seçimler” klasöründe muhtelif dosyalar bulunduğu, bu dosyaların içeriklerinde değişik dönemlere ait genel ve yerel seçimlerle ilgili istatistiki verilerin ve raporların çizelgeler halinde yazılmış olduğu, ayrıca “Lojman1 oy.doc”, “Lojman oy.doc”, “LOJMAN1 oY.ppt” ve “LOJMAN oY.ppt” isimli dosyalarda “Etimesgut bölgesindeki K.K.K’lığı, Hv.K.K.’lığı, Başkent Üniversitesi personeline ait lojmanlarda” ve “İzmir Garnizonunda lojmanların bulunduğu bölgelerde” kullanılan oy oranlarının partilere göre dağılımını gösterir çizelgeler olduğu, “Seçimler Asker adayla 2033.xls” isimli excel dosyasında ise TSK ve K.K.K’lığı kökenli milletvekilleri başlıkları altında emekli olan askeri personelin hangi partilerde aday olduğunu gösterir çizelge halinde tabloların olduğu,

ELBA marka M2-C527-ALI0043  seri numaralı CD içerisinde; 

“019 Siyasi Partiler” klasöründe “Siyasi partiler-Seçimler-Tarikat bağ.xls” isimli excel dosyası olduğu, içeriğinde ise 5 adet çalışma sayfası bulunduğu,bu dosyalarda mevcut siyasi partilerin isimlerinin çizelge halinde yazıldığı ve milletvekili sayılarının belirtildiği, partiler içerisindeki yapılanma ile ilgili “Nakşi, Kadiri, Adıyaman, Fettullahcılar, Yeni Asya grubu, Süleymancılar” şeklinde tanımlamaların bulunduğu ve kişi isimlerinin de yazılarak parti içindeki konumlarının belirtildiği,

“Gnkur. AKP takip formu\Özeti” klasöründe 6 adet dosya olduğu, “gizli” ibareli K.K.K’lığı İstihbarat Başkanlığı logosunun bulunduğu, 02 Aralık 2002 tarihli “AKP’ nin Acil Eylem Planı, Hükümet Programı ve Basına Verilen Demeçlerdeki Vaatlerinin İncelenmesi” başlıklı dokümanlarda, çizelge halinde hazırlanmış mevcut hükümetin programı ile ilgili bilgilerin yer aldığı, programı ile ilgili neyin amaçlandığı ve uygulamaların yer aldığı, partinin takip edilmesi ile ilgili bir çizelge olduğu,

“019 Siyasi Partiler\RP FP\FP Kongresi” klasöründe “gizli” ibareli “FP 1 nci olağan Kongresi.doc” isimli MSword dosyası olduğu, Fazilet partisinin 14 Mayıs 2000 tarihinde yapılan 1.Büyük Olağan Kongresinin Değerlendirme Raporu olduğu,

“019 Siyasi Partiler\RP FP” klasöründe “RP 'nin gelecekteki stratejisi ve alınabilecek tedbirler.doc” isimli MSword dosyasında, “K.K.K’lığı ve Hv.K.K.’lığı İstihbarat Başkanlıkları RP’nin Gelecekteki Stratejisi ve Bu Konuda Alınabilecek Tedbirler” başlıklı rapor olduğu, RP ve siyasal islamla ilgili bilgilerin yer aldığı, partiye yönelik izlenecek strateji hakkında bilgiler verildiği bu doğrultuda tedbirlerin zamanında alınabilmesi için oluşturulan BÇG (Batı Çalışma Grubu) nun çalışmaları ve rapor sisteminin aynen devam ettirilmesi, askeri okullara girişte araştırmaların en ince detayına kadar yapılması, İslami sermayenin oluşturulmasına engel olunması gibi bir çok konunun yer aldığı,

“019 Siyasi Partiler\Seçimler” klasöründe 6 adet “gizli”  ibareli MSword dosyası olduğu, “2002-2004 seçimlerinin karşılaştırması.doc” isimli dosyada, 2 Kasım 2002 genel seçimleri ile 28 Mart 2004 yerel seçimlerin karşılaştırılması ve değerlendirilmesi hakkında rapor olduğu, AKP, CHP, MHP ve diğer partilerin seçimlerde almış olduğu oy oranları ile karşılaştırılmalarının yapıldığı, diğer dosyalarda ise siyasi partilerin seçimlerde izleyeceği programlar ve oy oranlarının yer aldığı,

“AKP eski Dönemsel Raporlar” klasöründe 7 adet “gizli” ibareli MSword dosyalarının olduğu, “analiz3.doc” isimli dosyada Yürütme organının,eğitim ile ilgili uyguladığı politikalar hakkında rapor olduğu, çıkartılan yasalar ve uygularla ilgili çizelge halinde hazırlanmış yazı olduğu, “analiz5.doc” isimli dosyada çıkartılan yasalarla ilgili sonuç ve değerlendirmelerin olduğu, örgütlendiği bilinen Fettullah GÜLEN cemaati meşrulaştırılmakta gibi yorumlara yer verildiği, “İrtica.doc” isimli dosyada AKP milletvekilleri, bürokratlar, Belediye Başkanı, Konya’da düzenlenen izcilik kampından örnekler verilerek yapılan irtica ile ilgili uygulamaların yazıldığı, “irtica a5 metin.doc” isimli dosyada irticai faaliyetlerin değerlendirme raporu olduğu ve tarihi gelişimi ile ilgili bilgiler verildiği, radikal dini gruplar, tarikatlar, irticai terör örgütleri gibi gruplardan bahsedildiği, haklarında bilgiler verildiği, “İrticai faaliyetler KKK Arzı.doc” isimli dosyada irticai ve diğer yıkıcı faaliyetler hakkında rapor olduğu, “Kadrolaşma .doc” isimli dosyada irticai faaliyetlerle ilgili kadrolaşmalardan bahsedildiği, “Terör .doc” isimli dosyada ise Siirt Belediyesinde, Hizbullah terör örgütü üyesinin görevlendirilmesi ile ilgili bir yazı olduğu,

“AKP Genel Değerlendirmesi” klasöründe “00 AKP Değerlendirmesi Metin 1.doc” isimli 34 sayfalık  “gizli” ibareli MSword dosyası olduğu, içeriğinde AKP parti ve milletvekilleri ile ilgili değerlendirme notlarının bulunduğu, “Nakşibendi olduğu biliniyor, Nurcu tarikatı, Yeni Asya grubuna bağlı” gibi tanımlamaların bulunduğu, “gizli” ibareli “Hepsi.doc” isimli 46 sayfalık MSword dosyasında çeşitli yasa değişiklikleri, atamalar ve TSK aleyhindeki basında yer alan haberlerle ilgili analiz raporları olduğu, “Hepsi Esas.doc” isimli 76 sayfalık “gizli” ibareli MSword dosyasında AKP ve seçimler hakkında genel bilgi notları olduğu, irtica ve başörtüsü hakkında değerlendirmelerin yapıldığı, bu konu ile ilgili yapılan yasa değişikliklerinin rapor haline getirildiği, “Kadrolaşma özeti.doc” isimli 1 sayfa ve “gizli” ibareli MSword dosyasında kadrolaşma ile ilgili istatistiki bilgiler verildiği,

“AKP ort sınıf” klasöründe “01 AKP'nin orta sınıf projesi  planı esas metin.doc” isimli “gizli” ibareli ve 32 sayfadan oluşan MSword dosyasında, AKP ile ilgili araştırma notları olduğu “AKP’nin irticaya zemin hazırlayan faaliyetleri” gibi başlıklar altında değerlendirmelerin yapıldığı, irticai kurum ve kuruluşlar, irticai grupların Avrupa yapılanması, İslamcı ticari kuruluşlar gibi başlıklar halinde incelemelerin yapıldığı,

“AKP'nin Beyin Takımı------” klasöründe 11 adet “gizli” ibareli dosya bulunduğu, AKP ile ilgili geniş kapsamlı araştırma ve değerlendirme raporları olduğu, seçimler kadrolaşma, eğitim,  AB süreci, türban gibi konularda değerlendirmelerin yazıldığı, K.K.K’lığı Eğitim ve Doktrin Komutanlığınca,Samsun ilinde AKP ile ilgili rapor halinde düzenlenmiş üst yazı olduğu, ayrıca “AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli dosya olduğu ve çok sayıda milletvekilinin kişisel verilerinin kaydedildiği,

OGATECEH marka CD içerisinde;

“1. Bölüm” ve “2. Bölüm” isimli klasör içerisinde çok sayıda MSword dosyaları bulunduğu, Teftiş Kurulu Başkanlığı Müfettişlerince Ali Müfit GÜRTUNA, Recep Tayip ERDOĞAN, Ahmet ERGÜN ve Nuri ALBAYRAK hakkında hazırladıkları raporlar, Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığının vermiş olduğu kararlar, İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığında yönetici olarak çalışan kişiler hakkında açılan davaların soruşturma kararları ile teftiş kurulu kararlarının bulunduğu,

“1996_1997”, “1997_1998”, “1998_1999”, “1999_2000”, “2000_2001” ve “2001_2002” isimli klasör içeriklerinde çok sayıda Excel dosyalarının olduğu, Excel dosyalarının isim, soy isim ve baba adı, doğum tarihi, cinsiyeti, F.Kodu, Aile kişi sayısı, Aday no, Öğr.Dur., B.Durumu, İ.Durumu, Adres şeklinde sütunlara ayrılmış olduğu, bir çok üniversite öğrencisine ait isim listelerinin olduğu, 

“Ankara” isimli klasör içerisinde “Melih ÖZAY” isimli alt klasör, “akp kurucu.doc” “Beleiye anışmanları.doc”, “tutanak.doc” , “Vural S. doc”, “Yazı sıralama.doc” ve “Yazılar.doc”  isimli MSword dosyaları olduğu, içeriklerinde AKP’nin kurucu üyeleri ve kurulcuların isimlerinin bulunduğu belgeler, başkan danışmanlarının isimlerinin bulunduğu dosya, bilirkişi tutanaklarının bulunduğu belgeler, Mülkiye Müfettişleri tarafından hazırlanan “gizli” ibareli yazıların bulunduğu,

“Özcan”  isimli klasörde “18-12.doc”, “18-13.doc” “18-14-15.doc”, “18-17-22.doc” , “18-20-21.doc”, “18-23.doc”, “18-24.doc”, “18-25.doc”, “59 sabıkalı 18-26.doc”, “Emi 18-16.doc”, “Genel İnc. Rap.29.doc” ve “Ön İnc.Rap.32.doc”  isimli dosyaların olduğu içerikleri incelendiğinde İçişleri Bakanlığı Mülkiye Müfettişleri tarafından hazırlanan raporlar ile İstanbul ve Ankara Cumhuriyet Başsavcılıklarınca açılmış olan davaların bulunduğu belgeler olduğu,

“Şemalar” isimli klasör içerisinde “ce_01.gif”, “ce_01.png”, “CE_02.gif”, “ce_03.gif”, “ce_03.png”, “ridvan 01.gif”, “ridvan 01.png” ve “ridvan 02.gif” isimli resim dosyalarının bulunduğu, bu dosyalarda ise bazı kişilerin hakkında ön inceleme ve tevdi raporlarının sürecinin, şematize olarak çizildiği, Recep Tayyip ERDOĞAN dönemindeki belediye birimleri ile firmalara ihale verilme yöntemlerinin şematize bir şekilde olduğu,

“1 Nolu Bilgi Notu .doc”, “1.Bilgi Notu .doc”, “2 nolu Bilgi Notu.doc”, “2.Bilgi notu.doc”, “3 noluBilgi Notu.doc”, “4 nolu Bilgi Notu.doc” , “5-10.doc”, “5-11.doc”, “5-12.doc”, “5-33.doc”, “64 Belediye Görevlisi 133-47.doc”, “133-25.doc”, “ALB3_5~1.DOC”, “ALB-1.doc”, “ALB-2.doc”, “ALB-3.doc”, “ALB-4.doc”, “ALB-5.doc”, “ALB-6.doc”, “ALBAYÖ~1.DOC”, “ALBAYÖ~2.DOC”, “ALBAYÖ~3.DOC”, “ALBAYÖ~4.DOC”, “ALBAYÖ~5.DOC”, “Albayrak Mah.Kararı.doc”, “Ampul-Patlak.DOC”, “Bilgi Notu.doc”, “D.G.M.1.doc”, “EL TAYYİP.doc”, “Eyüp 83 kişi 3 .doc”, “Ist BSBel tum sorusturmalar.DOC”, “İst.70 Kişi iddianame 2.doc”,  “KİTLER.doc”, “Malvarlığı.doc”,  “Patlak-Ampul.DOC”, “Personel.doc”, “RıdvanİGDAŞ.DOC”, “RTE Mal Varlığı.doc”,   “RTE-AMG ihaleye fesat.doc”, “Sabih Kanadoğlu.DOC”, “şirket notu.doc”, “Üsküdarİddianame.doc” ve “Vural S. doc” isimli dosyaların içerikleri incelendiğinde İstanbul Büyükşehir Başkanı Ali Müfit GÜRTÜNA, Recep Tayyip ERDOĞAN hakkında hazırlanan bilgi notları, İGDAŞ hisselerinin dağıtımını gösterir çizelgeler, İstanbul Büyükşehir Başkanlığı idari birimlerinde çalışan bir çok kişi hakkında çıkan mahkeme kararları ve inceleme kararları, İçişleri bakanlığı, İstanbul Büyük Şehir Belediyesi ile ilgili Mülkiye Müfettişleri tarafından hazırlanan ve Çok Gizli ibareli inceleme raporları, İstanbul Devlet Güvenlik Mahkemesi kararları gibi belgelerin olduğu,

ELBA marka M2-C527-ALI0048  seri numaralı CD içerisinde; 

“Kadrolaşma” klasöründe “Kadrolaşma Konuşma Notu 0611.doc” isimli MSword dosyası içerisinde Cumhurbaşkanlığı makamına hitaben yazılan, AKP hükümeti tarafından çeşitli kamu kurum ve kuruluşlarına yapılan atamalara ilişkin listelerin EK olarak belirtilerek gönderildiği, “bu kapsamda, sırf akraba veya partili oldukları için yapıldıkları tespit edilebilen 329’u sakıncalı, 72’si akraba olmak üzere toplam 401 adet üst düzey bürokrat ataması tespit edilebilmiştir. (isim listesi  bilgi notu ek-b) kadrolaşmanın bu şekilde devam etmesinin kamuoyunda daha da büyük huzursuzluklara neden olacağına yönelik endişelerimin  artmakta olduğunu konu ile ilgili tedbirlerin bir an önce alınmasını arz ederim” şeklinde beyanların yer aldığı,

“Kadrolaşma\Kadrolaşma GPP Çalışması” klasöründe 8 adet dosya bulunduğu, “Ek-d mili eğitim.doc” isimli 4 sayfalık MSword dosyasında Ankara ve İstanbul Milli Eğitim Teşkilatında yapılan atamalarla ilgili bilgilerin verildiği, kadrolaşma kapsamında “göreve getirilenler”, “görevden uzaklaştırılanlar” başlıkları altında rapor düzenlendiği, “ek-e akp'nin atamaları.xls” isimli excel dosyasında, Bakanlıklar içerisinde yapılan üst düzey bürokrat atamalarının görev yerlerine göre dağılım çizelgesi olduğu, istatistiki bilgiler verildiği, “Kadrolaşma Bilgi Notu (Ocxak 2004).doc” isimli 13 sayfalık MSword dosyasında “ocak 2004 Devlette Kadrolaşma Bilgi notu” başlıklı yazı olduğu ve Kur.Bşk. Org. F.T. isminin yer aldığı, “Kadrolaşma en son 0610170003.doc” isimli 13 sayfalık MSword dosyasında AKP’nin Kasım 2002-Aralık 2003 tarihleri arasında, Hükümet etmeye başladığı günden itibaren sürekli ve sistemli olarak devletin tüm kurum ve kuruluşları içerisinde üst düzey bürokratlardan başlamak üzere en alt seviyedeki memura kadar kadrolaşma gayreti içerisinde olduğu, ‘Hükümet mevcut sistemi hemen yıkmak yerine, devlet yapısı ile çatışmayacak şekilde kadrolaşmak sureti ile zaman içerisinde devletin stratejik kurum ve kuruluşlarının içine sızarak, bu kurum ve kuruluşları ele geçirmeyi yada kontrol etmeyi benimsemektedir’ şeklinde ibarelerin yer aldığı rapor olduğu, “kadrolaşma konuşma notu(ocak 2004).doc” isimli 4 sayfalık MSword dosyasında, kadrolaşma ile ilgili Sayın Cumhurbaşkanına yapılan bir konuşma notu olduğu, “Konuşma Notu.doc” isimli 5 sayfalık MSword dosyasında ise kadrolaşma ile ilgili Sayın Cumhurbaşkanına yapılan konuşma notu olduğu, 

“Kadrolaşma” klasöründe “devlet bakanlıkları.doc” isimli 8 sayfalık MSword dosyasında, Bakanlıklarla ilgili hangi şahsın nereye ve hangi dönemde atandığını gösterir çizelge olduğu, “görevden alınanlar.doc” isimli 4 sayfalık MSword dosyasında 20.11.2002 tarihinden itibaren görevlerinden alınan üst düzey komu görevlilerine ait isim listelerinin olduğu, “Kadrolaşma.xls” isimli excel dosyasında,3 Kasım şeçimlerinden bu güne kadar yapılan atamalar başlığı olduğu çizelge halinde hazırlandığı, Manisa ve Burdur illerindeki bir çok bakanlıkla ilgili görevli şahısların isimlerinin de yazılarak atamaların belirtildiği, “Atanabilecekler” isimli sayfa içerisinde ise kadrolaşma kapsamında göreve atanabileceklerin isimlerinin yer aldığı, bazılarının karşılarında “şeriatçı” şeklinde ibarelerin yer aldığı, “Görevde olanlar” isimli sayfa içerisinde çeşitli illerdeki görevlilerin isimlerinin yazılı olduğu ve karşılarında “Hizbullah üyesi, irtica, Nur tarikatı görüşlerini benimser, mesaiye türbanlı gelir, erkeklerle tokalaşmaz, Mustafa Sungur grubu, tarikat ve cemaat ilişkisi var” gibi ayrımların yapılarak çizelge halinde hazırlandığı, “Görevden alınanlar” isimli sayfa içerisinde ise bir çok kişinin isminin olduğu, “Kadrolaşma1.xls”, “Kadrolaşma 21.07.03.xls”, “Kadrolaşma 26.06.xls”, “Kadrolaşma eski.xls”, “Kadrolaşma eski ufuğa verilen üzerine eilave ettikleri.xls”, “Kadrolaşma listeye ilave edilecek.xls”, “Kadrolaşma son.xls” isimli dosyalarında aynı içerikli olduğu, “Valiler.doc” isimli 4 sayfalık MSword dosyasında ise 31.12.2002 tarihli il valilerinin eski ve yeni atanan yerleri ile ilgili isim listeleri olduğu,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “Arı_hrk_1.ppt” isimli Powerpoint dosyasının içeriğinde; Arı Hareketi Genel Koordinatörü Kemal K. ve İdari Direktörü Kaan O.’nun ‘Türkiye Genç İşadamları Derneği’ (TÜGİAD)   başkanı Murat S. ile 09.12.2003 tarihinde yapılan görüşmenin içeriği olduğu, bu görüşme öncesinde Murat S.’nin başvuru ve ihbarı ile görüşmenin kayda alınabilmesi için çalışma yapıldığı, Murat S.’nin yardımı ile teknik takip yapıldığı ve görüşmenin kaydedildiği, Arı hareketinin yabancı uyruklu kişilerden oluştuğu ve grup mensuplarının Türkiye’de ki faaliyetlerinin açığa çıkması amacı ile bu çalışmanın yapıldığı ve bilgi notu halinde hazırlandığı, 

“çok önemli dosyalar” klasöründe 2 sayfalık “b27.ppt” isimli Powerpoint sunumunda “Bilgi notu” başlığı adı altında, bazı üst düzey bürokratların imzalarının arap alfabesini kullanarak attıklarının rapor edildiği ve bu konu ile ilgili Bayındırlık ve İskan Bakanlığı Özel Kalem Müdürlüğünün 18.11.2003 tarihli bir bayram mesajı ve genelge yazısının örnek olarak gösterildiği,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “JİAYS.ppt” isimli 14 sayfalık Powerpoint sunumunda, Jandarma İstihbarat Arşiv Yönetim Sistemi kapsamında planlanan faaliyetler başlıklı bir sunum olduğu Jandarma İstihbarat Arşiv Yönetim Sisteminin yapılanması ve işleyişi ile ilgili bilgilerin yer aldığı,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “b09.ppt” isimli 19 sayfadan oluşan “gizli” ibareli Powerpoint sunumunda, 18 Kasım 2003 tarihli Nakşibendi tarikatı Adıyaman menzil grubu şeyhlerinden Feyzettin E.’nin, Ankara  ilinde yapıldığı belirtilen bir iftar yemeği ile ilgili bilgi notu olduğu, iftar yemeğine AKP milletvekillerinin de katıldığı ile ilgili gizli çekim görüntülerinin olduğu değerlendirilen fotoğrafların yer aldığı, 

“çok önemli dosyalar” klasöründe “b14.Ppt” isimli “gizli” ibareli 26 sayfalık Powerpoint sunumunda, 3 Aralık 2003 tarihli İsrail Polis Ateşesi ile yapılan görüşmenin metinleri olduğu,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “b18.ppt” isimli “gizli” ibareli 5 sayfalık Powerpoint sunumunda, Niğde ilinde yapılan istihbari çalışmanın özet bilgisi olduğu, Niğde ilinde bulunan Milli Eğitim Müdürlüğü ve liseden bahsedildiği, ayrıca Çocuk Esirgeme Kurumu, İl Sağlık Müdürlüğünden bahsedilerek kadrolaşma faaliyetlerinin anlatıldığı, Nur cemaatine üye olduklarından bahsedildiği, “b20.ppt” isimli ve “gizli” ibareli 12 sayfalık Powerpoint dosyasında Başbakan Recep Tayyip ERDOĞAN’a ait soy kütüğü şeması, nüfus kayıt örnekleri ve aile bilgilerinin bulunan çizelgelerin olduğu, yine aynı klasörde bulunan “b24.ppt” isimli ve “gizli” ibareli 12 sayfalık Powerpoint dosyasında ise “Hazneviler” hakkında bilgi notu olduğu, ayrıca görüşme metni olarak GK, Dışişleri Tem, Sayın Komutan, İsth. Bşk isimleri verilen şahısların görüşme metninin çözümü olduğu, 

“Batı Çalışma Grubu belgeler” klasöründe  “bçg”, “bçg çalışmaları”, “bçg çalışmaları 1” ve “muhtelif rapor ve degerlendirmeler” isimli klasörlerin içerisinde çok sayıda MSword ve resim dosyalarının bulunduğu, BÇG klasöründeki MSword dosyaları içeriklerinde Hava Kuvvetleri Komutanlığı’nın 1998 yılında, değişik illerde Nurcu ve Fettullahcı cemaatin, askeri okullara öğrenci yetiştirme çabaları başlıklı yazılar olduğu, öğrencilerin takip edilmesi ile ilgili raporlar olduğu, bazı dosyalarda “batı olayları” başlıklı çizelge olduğu ve sağlık personeli, valilik, müftülük, makine mühendisleri, tekel çalışanları, üniversite, lise, Milli eğitim Müdürlükleri, Diyanet görevleri, PTT görevlileri hakkında görevli oldukları yerler karşılarında “aşırı şeriatçı, rejim Atatürk aleyhtarı, türbanlı, radikal dini faaliyetlere göz yumar, mesaide türbanla çalışır, Nur tarikatına üyedir, Fettullah Gülen taraftarıdır, irticai fikirlidir” gibi ibarelerin olduğu, 

   “Batı Çalışma Grubu Belgeler\BÇG” klasöründe “b.doc” isimli MSword dosyası bulunduğu, içeriğinde irticai faaliyetlerle ilgili hazırlanmış bilgi notu olduğu, yine aynı klasör içerisinde bulunan “e14.doc” ve “e15.doc” isimli MSword dosyalarının içeriğinde Kırşehir Emniyet Müdürlüğünce, valiliğe yazılan yazı ve valilikçe iç işleri bakanlığına yazılmış, Serhat dershanesi ile ilgili istihbari raporun olduğu,

“BÇG çalışmaları” ve “BÇG çalışmaları 1” klasörlerinde toplam 75 adet resim dosyasının bulunduğu, 1998 yılı dönemine ait Batı Çalışma Grubu olarak bilinen, BÇG’nin istihbarat toplama faaliyetlerinin çizelge haline getirilmiş raporlar halinde yazıldığı, bu raporlarda Milli Eğitim, lise, üniversite ve bir çok Kamu kuruluşunda çalışan kişilerle ilgili isimlerin yazılarak irticai faaliyetlerin rapor edildiği, “başörtülü, irtica düşünceli, eşinin irticai kesimin simgesi olan türban ile dolaştığı” gibi ibarelerin yer aldığı,

“İlk BÇG Çalışmaları” klasöründe “2KOR”, “3ORDU”, “4KOR”, “5KOR”, “5kor”, “6 kor”, “7.kor”, “10RDU”, “15KOR”, “20RDU”, “EDOK”, “EGEOR”, “KKLOJ” ve “listeler” isimli alt klasörlerin bulunduğu, içeriğinde çok sayıda excel dosyalar olduğu, bu dosyalarda değişik yıllara ait geniş kapsamlı istihbari bilgilerin yer aldığı, bir çok ilde yer alan kız ve erkek öğrenci yurtlarının isimleri ile birlikte yazılarak, mevcut öğrencilerle ilgili Süleymancı, Fettullah GÜLEN, tespit edilemedi, Nurcu, Nakşibendi, MGV, Milli görüş, Kadiri şeklinde çizelgeler halinde sınıflandırıldığı, bazı dosyalarda ise Erzincan, Trabzon, Gümüşhane gibi İl ve ilçe isimleri yazılarak “halk kısmen tesettürlü” diyerek şahısların toplam sayıların verildiği, ayrıca yine birçok ilin ismi yazılarak öğrenci yurtları ve  Kur-an Kursları ile ilgili öğrenci sayılarının çizelge halinde yazıldığı, yine il bazında irticai yayın yaptığı belirtilen radyo, televizyon kanallarının isimleri verilerek “Nakşibendi, Milli görüş, Radikal İslamcı” gibi tanımlamaların yapıldığı, yine değişik illerde yer alan dernekler, vakıflar ve Sendikalar  ilgili üye sayılarının olduğu, “Süleymancı, Nakşi” gibi ayrımların yapıldığı, “listeler” klasöründe “Batı Çalışma Grubu Rapor Özetleri” başlıklı bir doküman olduğu, Türkiye genel toplamları ile ilgili Ordu Komutanlıklarının hangi illerde çalışma yaptığına dair listelerin bulunduğu, İl isimleri, Erkek Kız sayıları, Vakıf tarikat dergah taraftarı, Kur-an Kursu öğrenci sayısı, Okul yurt pansiyon öğrenci sayısı gibi konularda yapılan araştırma sonuçlarının çizelge şeklinde toplamlarının yazıldığı, bu şekilde ayrımların olduğu,

“İrticai Faaliyette Bulunan Kamu Görevlileri” klasöründe 5 adet dosya bulunduğu, bu dosyalarda Hizbullah Terör Örgütü, İrticai faaliyetlerde bulunan kamu görevlileri ile Menfi tutum ve davranışlarda bulunan Kamu personeli ilgili bir çok ilde yapılan istihbari araştırıma raporlarının  çizelge halinde hazırlandığı, ayrıca “Süleymancı, kamu personeli çizelgesi” isimli dosyada çizelge halinde bazı Kamu personelinin isimleri yazılarak, AKP hükümeti tarafından atandığı, Süleymancı görüşe mensup şeklinde sınıflandırıldığı yine aynı konu ile ilgili bir AKP milletvekilinin isminin yazılı olduğu,

ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; 

 “006 YÖK ve Üniversiteler” isimli klasörde “Elazığ Fırat Üniversitesi.doc” isimli MSword dosyası olduğu, içeriğinde Fırat Üniversitesi hakkında imzasız olarak gönderilen mektupla ilgili Üniversitede araştırma yapıldığı, Milli Görüş yanlılarının her yıl geleneksel olarak düzenledikleri mezuniyet gecesinde suç unsurunun bulunmadığı ile ilgili rapor olduğu, “Elazığ Fırat Üniversitesindeki irticai yapılanma jandarma.doc” ve “Fırat Üniversitesi.doc” isimli MSword dosyalarında, Fırat Üniversitesindeki öğretim görevlileri hakkında araştırma yapıldığı, irtica ve tarikat yapılanması içerisinde yer alan Nurcu, Nakşibendi olarak nitelenen  öğretim görevlilerinden bahsedildiği ve bu şekilde 90 öğretim görevlisinin faaliyetlerinin ortaya çıkarılmasından bahsedildiği, “G.Antep Üniversitesi 10-09-02.doc” isimli MSword dosyasında, 2001 yılında Gaziantep Üniversitesi Rektörü hakkındaki ihbarın araştırıldığı ve Üniversitedeki irticai yapılanma hakkında bilgi verildiği, “Malatya Darende  İlahiyat Fakültesi.doc” isimli MSword dosyasında YÖK Denetim Kurulunun hazırladığı “Çok Gizli” bir rapor ile ilgili Jandarma Genel Komutanlığının araştırma yaptığı bu araştırmada fakültenin Es-Seyid Osman Hulisi Efendi Vakfı’nın kontrolünde olduğu, irticai faaliyetlere destek verildiği, fakültenin irticai amaçlı vakıf ve derneklerin elinden kurtarılabilmesi için İl Merkezine nakledilmesi ve yöneticilerin değiştirilmesinin zorunlu olduğu şeklinde rapor hazırlandığı, 

“006 YÖK ve Üniversiteler” isimli klasörde “Sivaks okullar raporu.doc” isimli MSword dosyasında, 28.11.2001 tarihli Sivas ilindeki okullar başlıklı, 5.P.Er.Eğt.Tuğ. Komutanlığınca hazırlandığı anlaşılan raporda, Sivas İmam Hatip Lisesi ve Anadolu İmam Hatip Lisesi öğrencileri ve diğer Liselerle ilgili bilgilerin yer aldığı, öğrencilerin başörtüsü,  peruk takmaları ve kütüphanede bulunan kitaplar hakkında bilgiler verildiği,

“006 YÖK ve Üniversiteler” isimli klasörde “Üniversite isimleri.xls” isimli Excel dosyasında, ‘İrticai faaliyet tespit edilen Üniversite Öğretim Görevlileri’ başlıklı çizelge içerisinde, 83 Üniversitenin isminin yer aldığı ve karşılarında irticai faaliyetleri bulunan öğretim görevlerinin sayısının bulunduğu,

“006 YÖK ve Üniversiteler” isimli klasörde “Van YY Üniversitesi.doc” isimli MSword dosyasında, 3.Ordu Komutanlığının Van Yüzüncüyıl Üniversitesi hakkında 06 Haziran 2001 tarihinde hazırladığı rapor olduğu, Üniversitedeki Akademik personel ve öğrenciler hakkında PKK Terör örgütü, irticai faaliyetler hakkında bilgi verildiği, Üniversite rektörünün bu konulardaki uygulamalarının rapor edildiği,

“006 YÖK ve Üniversiteler” isimli klasörde “Kadrolaşma.doc” isimli 10 sayfalık MSword dosyası olduğu, “hükümetlerin 28 Şubat 1997 döneminde ilimizdeki faaliyetlerinin karşılaştırılması” başlığı olduğu, okul, dernek, yut, vakıf, şirket, radyo, televizyon, gazetelerin araştırılarak karşılaştırılmalı çizelgelerin hazırlandığı, AKP’li milletvekilleri ve üst düzey bürokratların tarikat ve cemaat liderlerinin verdiği yemeklere katıldığının belirtildiği ve bu yöndeki uygulamalardan bahsedildiği,

ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; 

“opera-son.doc” isimli 3 sayfalık MSword dosyasında, “TSK’da büyük operasyon” başlığının olduğu içeriğinde K.K.Komutanı  Aytaç Y., Deniz K. K. Or.Amiral Özden Ö., Hava K.K. Org. İbrahim F, Org. Hurşit Tolon, Fevzi T., Oktar A. ile E.Org. Çetin D. ile bazı Kor. ,Tüm. ve Tuğgenerallerin bulunduğu çok sayıda generalin Genelkurmay Başkanı Org. Hilmi Ö.’yü istifa ettirmek daha sonrada AKP iktidarını düşürmek amacıyla bir strateji belirlediğini ve uygulamaya koyduğunu, Hilmi Ö.’nün istifa ettirilip yerine Or. Aytaç Y.’nin getirilmesi, bunun için yapılacak çalışmaların belirlendiği, sivil toplum örgütleri, basının faaliyete geçirilmesi gibi bir takım eylem planı hazırlandığı, Org. Yaşar B.’nin yerine Org. Eruygur’un, K.K.K olabilmesi için çaba harcanmasının kararlaştırılması gibi konuların olduğu,

Bilgisayardaki Outlook dosyası içerisinden çıkan  “Fwd  yenı yıl tebrıkı.msg” isimli dosyada hidayetva@yahoo.com adresinden 07.08.2006  20.57 tarih ve saatinde gönderilen e-postanın Ümit Sayın tarafından gönderilmiş olduğu, içeriğinde yakın dönemde Ulusal Kurtuluş Savaşı ve Milli Demokratik Devrim sürecinin başlayacağı, yanlarında Org. Hüseyin K., Org. İsmail Hakkı K., Org. Hurşit Tolon, Org. Şener Eruygur, Tümgen. Osman P., Tümgen. Alaettin P., Tümgen. Reha T. gibi komutanlara ihtiyaç olduğunun belirtildiği,

CREATION marka, 3 BR1 250903-004-00267241 seri numaralı CD içerisinde;

“20040427” isimli klasör içerisinde “Kemal U. 000.jpg” isimli resim dosyasından “Kemal U. 060.jpg” isimli resim dosyasına kadar toplam 61  adet, içeriğinde ise televizyonlarda Kürtçe  yayınlar yapılmasının durdurulması amaçlı yazılar olduğu M.Kemal U.nun, Org. Hilmi Ö., Hurşit Tolon, Şener Eruygur, Hüseyin K. ve Süleyman DEMİREL’e göndermiş olduğu mektuplarda bu konu ile ilgili “kangren olan bacağın vaktinde kesilmesi” talebinde bulunduğu şeklinde yazılar olduğu,

ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; 

“CÇG” klasöründe toplam 10 adet Powerpoint ve MSword dosyalarından oluşan dosyaların olduğu, içeriğinde Jandarma İstihbarat Başkanlığı bünyesinde oluşturulduğu değerlendirilen Cumhuriyet Çalışma Grubunun hazırlamış olduğu faaliyet raporlarının bulunduğu, raporların sunum haline getirildiği ve içeriğinde mevcut siyasi, irticai gibi benzeri konularla ilgili faaliyet raporlarının hazırlandığı, icra edilecek faaliyetlerin görsel faaliyetler, yazılı faaliyetler, internet faaliyetleri, akademik faaliyetler, idari faaliyetler ve sanatsal faaliyetler şeklinde faaliyet alanlarının belirlendiği, yapılacak çalışmaların bu başlıklar altında hazırlandığı görülmüştür. Cumhuriyet Çalışma Grubu ilgili detaylı çalışma, iddianamenin darbeye teşebbüs bölümü altında yer almaktadır.

SEAGATE marka seri numarası 3LF0YHM5 olan harddiskte Outlook dosyası içerisinden çıkan “milli anayasa bildirgesi1.msg” adlı dosyanın ksenoglu@hotmail.com adresinden gönderildiği, Ulusal Strateji Merkezi Genel Başkanı Em. Tuğ. Servet C. imzalı Milli Anayasa Bildirgesinde “ABD, AB güdümlü Tayyip ERDOĞAN, Abdullah GÜL, Fettullah Hoca yönetiminin yeni anayasa tertibi ile Atatürk devriminin son kalelerini de yıkmaya kalkıştığı ve ülkemizi iç ve dış çatışmalara sürüklediğini saptıyor ve ilan ediyoruz” şeklinde yazılar olduğu, mevcut Yürütme Organınının “ABD ve AB güdümündeki Mafya Cemaat iktidarı” olarak nitelendirildiği, Vatan Savunması için Doğu Perinçek’in de çalışmaları arasında yer alan milli Yürütme Organı kurulmasının önerildiği ve bu şekilde Milli Anayasa bildirgesinin Servet C., Kemal ALEMDAROĞLU, Emin GÜRSES, Emcet OLCAYTU, Doğu Perinçek, Ümit Ü.gibi bazı şahısların adına imzaya açıldığı,

CREATION marka 13 A R1 250903-0002-00267202 seri numaralı CD içerisinde;

“BOP VE Turkıye.doc” isimli 16 sayfalık MSword dosyasında Büyük Orta Doğu  Projesi ve Türkiye ile ilgili bilgilerin bulunduğu 21 Yüzyılda bu proje ile ilgili yapılması planlanan uygulamaların yazıldığı, bu plan kapsamında yer aldığı söylenilen Türkiye ile birlikte birçok ülkenin yüzölçümü ve nüfus yapısı ile ilgili bilgilerin olduğu,

Seagate marka seri numarası 5QF4WJFF olan harddisk içerisinde “beceriler ekd.doc”, “nitelikler ekf.doc”, “özel dağıtım planı ekh.doc”, “öğrenmeyi öğrenme ekc.doc”, “eğitimde kalite eke.doc”, “eğitimin temel özellikleri eka.doc” isimli dosyalarda “gizli” ibaresinin olduğu,

MR.PLATINUM marka 19J603054M4868 seri numaralı CD içerisinde;

“2.21 Albay sel” klasöründe 8 adet resim dosyası olduğu içeriğinde “gizli” ve “çok gizli” ibareli Askeri Raporlar olduğu, Ege Denizindeki Adalarla ilgili Yunanistan’la meydana gelen anlaşmazlıklarla ilgili yazıların olduğu,

“2.26 yenı avrupa guvenlık mımarısı” klasöründe 8 Adet resim dosyası olduğu, içeriğinde “gizli” ve “hizmete özel” K.K.K’lığının NATO ve Avrupa Güvenlik Mimarisi ile ilgili rapor yazılarının olduğu,

MR.PLATINUM marka 23K116064V264 seri numaralı CD içerisinde “3 post modern mılıtary” klasöründe “gizli” ibareli 30 adet resim dosyası olduğu, içeriğinde Silahlı Kuvvetlerin yapılanması ile ilgili dikkate alınması gereken hususların yer aldığı değişik başlıkların bulunduğu, Medya ile ilişkiler başlığı adı altında bir çok ülkenin Ordusunun medyayı yönlendirdiği, Türkiye’de Askeri şahısların basınla temas, bilgi verme ve basın faaliyetlerinde yer almalarının ancak Genelkurmay Başkanlığını izni ile olduğu, basın ve halkla ilişkiler faaliyetlerinin yeterli bilgi, deneyim ve özel eğitime sahip olunmadığının yer aldığı şeklinde ifadelerin bulunduğu,

ELBA marka M2-C527-ALI0048 seri numaralı CD içerisinde; 

 “çok önemli dosyalar” klasöründe  “b08.ppt” isimli 29 sayfadan oluşan PowerPoint dosyasının içeriğinde 25 Eylül 2003 tarihli ve “gizli” ibareli Sayın Başbakanımızın, Türkiye Ermenileri Patriği Mesrob II ile yaptığı görüşmenin özet tutanağı olduğu, görüşmede Türkiye’de bulunan Ermeni kökenli vatandaşların sorunlarının görüşüldüğü ve bu şekilde bir özet tutanağının yapıldığı, özet tutanağının Başbakan Dışişleri Baş Danışmanı Büyük elçi Ender A. ismi ile imzalı olduğu,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “b17.ppt” isimli 38 sayfalık PowerPoint sunumu olduğu,içeriğinde irtica ile ilgili basın araştırmalarının yer aldığı ayrıca 22-24 sayfalarında ‘gizli’ ibareli bilgi notu olduğu, Kur-an kursları ile ilgili yapılan değişikliklerle mevcut hükümetin açılan Kur-an kursları ve Süleymancı ,Nurcu ve bazı grupların bu durumdan nasıl yararlandığının yazıldığı ASAF Şube Müdürü J.Alb. Bedri D.’nin imzasının olduğu,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “b23.ppt” isimli 3 sayfalık Powerpoint sunumunda ‘gizli’ ibareli bilgi notu olduğu, ilk bölümde Irak’ta ki Tikrit’te bulunan bazı şahısların elinde hardal gazı olduğundan bahsedildiği, diğer bölümlerde ise DYP, ANAP ve AKP’den bahsedilerek ilişkilerin anlatıldığı,

“çok önemli dosyalar” klasöründe bulunan “gürtuna_güneysu.ppt” isimli ‘gizli’ ibareli 4 sayfalık powerPoint sunumunda, Özet bilgi başlıklı  4 Aralık 2003 tarihinde  İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ali Müfit GÜRTUNA ile bir görüşme yapıldığı, görüşmede siyaset ve  TSK’dan bahsedilerek ülkenin ruhuna, özüne, karakterine sahip çıkan insanların olması ve projeler yaratması gerektiği, Türkiye'de siyasetin program ve proje yarıştırmadığı ideoloji yarıştırdığı şeklinde bilgilerin olduğu ayrıca Başbakan Recep Tayyip ERDOĞAN’ın doğum yeri olan Güneysu ilçesi hakkında bazı bilgilere yer verildiği,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “b07.ppt” isimli ‘gizli’ ibareli ve 31 sayfadan oluşan PowerPoint sunumunda İstanbul eski Milletvekili Emin Ş.’nin basın açıklaması ve 1 Ekim 2003 tarihli Emniyet Genel Müdürlüğü ile J.Gen. Komutanlığı arasında tespit edilen sorunların görüşüldüğü, toplantı sonucu ile ilgili rapor olduğu, ayrıca 3 Aralık 2003 tarihinde Emniyet Genel Müdürü Gökhan A. ile Başkan isimli kişi ile görüşme çözüm metni olduğu ve atanan İl Emniyet Müdürleri hakkında bilgi notlarının bulunduğu, bazı İl Emniyet Müdürleri hakkında “Nurcu, Muhafazakar yapıda, Fettullah Grubu ve AKP’nin kilit adamlarından olduğu, tarikatçı ve rüşvetçi yapıda olduğu, Milli Görüş Grubunun içinde olmamakla beraber grubun emrinde, Fettullahçı Rüşvetçi ve Hırsız olduğu” gibi ibarelerin bulunduğu,

“çok önemli dosyalar” klasöründe “Zeki_Ergezen.Ppt” isimli ‘gizli’ ibareli 33 sayfalık PowerPoint sunumunda, Bolu ilinde bazı olaylardan bahsedilerek Tekel müdürü Abdurrahman A., oğlu Roşhat A.’nın, Bakan Zeki ERGEZEN’in akrabalık bağını kullanarak Türkiye genelinde İnşaat ihalelerine girdiklerinin istihbarat edildiği ve bu bilgilerin Genelkurmay Başkanlığınca İçişleri Bakanlığına oradan da Bayındırlık ve İskan Bakanlığı-Zeki ERGEZEN’e gönderildiği, Bakanlığında bu konuda araştırma yaparak, şahıslarla herhangi bir akrabalık bağının olmadığını, bu kişilere herhangi bir ihale verilmediği aksine bu kişilerin Bolu ilinde Cumhuriyet gazetesinin temsilciliğini yaptıklarının anlatıldığı raporlar ve yazışmaların olduğu,

“Saadet Partisi Broşürü” klasöründe toplam 3 adet dosya bulunduğu, ‘gizli’ ibareli “Saadet Partisi Broşürü.doc” isimli dokümanda, K.K.K.’lığı 1.Ordu Komutanlığının 18 Mart 2005 tarihli remi yazısı olduğu Saadet Partisinin dağıttığı broşürlerle ilgili bilgiler olduğu,

“Batı Çalışma Grubu Belgeler\Muhtelif rapor ve degerlendirmeler” klasöründe ‘gizli’ ibareli çok sayıda resim dosyasının bulunduğu, bu resim dokümanlarında askeri personel ve öğrencilerin uyması gereken kurallardan bahsedildiği, askeri personelden eşi türbanlı olanların çağdaş kıyafet giymeleri konusunda takip edilmesi ve uyarılması, personel durum takip çizelgesi gibi çizelgeler hazırlanarak bu durumun kontrol altında tutulmasından bahsedildiği ve bu konuda hazırlanan raporlardan bahsedildiği,

“Batı Çalışma Grubu Belgeler” klasöründe “DSCN0843.JPG” ve “DSCN0844.JPG” isimli ‘gizli’ ibareli 2 adet resim dosyasının bulunduğu, K.K.K.’lığının 24 Mart 1997 tarihli resmi yazısı olduğu, görsel ve yazılı basın, okul ve yurtlar, vakıflar ve dernekler, siyasi kuruluşlar, komu kurum ve kuruluşları, yasadışı kuruluşlarla ilgili rapor düzenlenmesinden bahsedildiği,

ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; 

“YÖK Tasarısı Hakkında.doc” isimli 24 sayfadan oluşan ‘gizli’ ibareli dosyada, Andıç başlıklı, 19 Eylül 2003 tarihli olduğu, Ege Ordu Komutanlığı tarafından hazırlandığı, Org. Hurşit Tolon’a imzaya açıldığı, K.K.K’lığına  gönderildiği, YÖK kanunun ve  yeni yasa tasarısının mukayesesi olarak incelendiği,

“Andıc atak projesi\atak_ilgili_yazi” klasöründe çok sayıda ‘gizli’ ibareli MSword dosyalarının bulunduğu, ATAK helikopter projesi ile ilgili resmi yazışmalar, değerlendirmeler ve anlaşma konularının yer aldığı, ayrıca tank savar projesi ile ilgili bilgilerin yer aldığı, bu konularla ilgili yapılan toplantılar ve değerlendirmelerin yer aldığı,

“Andıçlar” klasöründe “And açılmasın.doc” ve “Andıç olay.doc” isimli MSword dosyalarının bulunduğu ‘gizli’ ibareli, Andıç başlıklı, Ocak 2005 tarihli,  Genelkurmay Adli Müşavirliğin’den ‘Sn. Genelkurmay Başkanına’ gönderilen ve Genelkurmay Başkanlığı Özel Kuvvetler Komutanlığı Oğul bey köy inşaatlarında meydana gelen usulsüzlükleri konulu yazı olduğu, 

“İstanbul Belediyesi Kadrolaşma” klasöründe “İstanbul Belediyesi(Özet).doc” isimli “gizli" ibareli 2 sayfalık MSword dosyası olduğu, içeriğinde 24 Aralık 2003 İstanbul Büyükşehir Belediyesindeki Kadrolaşma başlıklı yazı olduğu ve bu konu ile ilgili değerlendirme raporu olduğu,

“Arşiv\Muhafazakar Demokrasi -arz-\Değerlendirme” klasöründe ‘gizli’ ibareli dosyalar olduğu, içeriğinde AKP’nin “muhafazakar demokrasi” adlı yayınında yer alan Laiklik ile ilgili hususların değerlendirilmesi hakkında geniş kapsamlı bilgiler olduğu,

“Arşiv” klasöründe “gizli” ibareli birbirinden farklı 10 adet dosya olduğu, “AKP Genel İrtica DeğerlendirmesiDeğerlendirme 21.07. 2003 3.doc” isimli dosyada, AKP’nin faaliyetleri, kadrolaşma, Partinin önünü açan yasaların çıkarılması, türban vb. konularda genel bir değerlendirmenin yapıldığı, diğer MSword dosyalarında AKP seçim çalışmaları irtica ile ilgili yasa tasarılarının takibi ile ilgili çizelgelerin olduğu, “İrticai Faaliyetlere Karşı Mücadele Stratejisi-18-05-2000.pdf” isimli dosyanın ise 30 sayfadan oluştuğu,  “gizli” ibareli ve “irticai (Siyasal İslam) faaliyetlere karşı yürütülecek mücadele stratejisi” başlıklı yazıda 18.05.2000 tarihli Başbakanlık Müsteşarlığınca, Başkanlık Makamına yazılan bir üst yazı olduğu, içeriğinde ise irticai faaliyetlere karşı yürütülecek mücadele stratejisinden geniş kapsamlı bahsedildiği,

“arşiv dosyalar” klasöründe , 12 adet ‘gizli’ ibareli dosya bulunduğu, “Dışişleri-MGK.pdf” isimli dosyanın 28 sayfadan oluştuğu , Milli Güvenlik Kurulunun 18 Nisan 2005 tarihli toplantısı için hazırlanan Dışişleri Bakanlığı Takdim Metni olduğu, “emniyet-MGK.pdf” isimli 28 sayfalık dosyada 18.04.2005 tarihli İç işleri Bakanlığı Emniyet Genel Müdürlüğü MGK Takvimi olduğu, “FG Grubuna karşı alınması gereken taslak tedbirler.pdf”  isimli 2 sayfalık dosyada Fettullah GÜLEN gurubunun faaliyetlerine karşı alınması gereken taslak tedbirlerden bahsettiği, “İç istihbarat.pdf” isimli dosyada 31 Ekim 2005 tarihi ile İrticai Örgüt Gruplarının son dönem faaliyetleri başlıklı bir rapor olduğu, “Jandarma Fakir Öğrenci Kontenjanları.pdf” isimli dosyada 18 sayfadan oluştuğu J.Gen.K. İstihbarat Başkanlığı Aşırı Sağ Faaliyetler Şube Müdürlüğü fakir öğrenci kontenjan miktarları dosyası olduğu ve Milli Eğitim Bakanlığınca fakir ve başarılı öğrenciler hakkında hazırlanan yasanın Cumhurbaşkanı tarafından veto edildiğinden bahsederek, Türkiye genelinde irticai unsurlara ait 127 okul tarafından 7.273 öğrencinin okutulabileceği şeklinde rapor olduğu, fakir öğrencilere yönelik kontenjan çizelgelerinin olduğu, bölge bölge bu çizelgelerin hazırlandığı, “Jandarma Hayribaba Kadiri Tarikati Ayini.pdf” isimli 23 sayfalık dokümanda J.Gen.K. İstihbarat Başkanlığı Aşırı Sağ Faaliyetler Şube Müdürlüğü Ankara Keçiören Bağlum kasabası Hayri baba camiinde kadiri tarikatının düzenlendiği zikir ayinleri dosyası olduğu ve Ankara İl Jandarma Komutanlığının Kadri Tarikatı faaliyetlerine yönelik başlatılan ‘mekan 01’ planlı istihbarat faaliyetleri özet bilgilerinin olduğu ve ayrıca bu konuda yapılan resmi yazışmaların yer aldığı, “MGK 24 Haziran Nurculuk Faaliyetleri ve FG Genelkurmay bşk Takdim Metni.pdf” isimli 10 sayfalık dokümanda MGK’nın 24 Haziran 2004 tarihli toplantısı nurculuk faaliyetleri ve Fettullah GÜLEN konulu gündem maddesi için Genelkurmay Başkanlığının takdim metni olduğu, “mgk kararı.pdf” isimli 1 sayfalık dosyada 25 Ağustos 2004 tarihli MGK kararının olduğu, “MGK Konuşma Notu-Mayıs 2004.pdf” isimli 13 sayfalık dosyada Genelkurmay Başkanı Org. Sayın Hilmi Ö.’nün ,Mayıs 2004 MGK konuşma notu olduğu, “mgk.pdf” isimli 13 sayfalık MGK Genel Sekreterliğince hazırlanan 18 Nisan 2005 tarihli Güvenlik faaliyetleri takdimi olduğu, “MİT-MGK.pdf” isimli 21 sayfalık dosyada Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarlığı Takdimi olduğu, “Rektörlerle Toplantı.pdf” isimli 5 sayfalık dosyada, J.Gen.K. İstihbarat Başkanlığı Aşırı Sağ Faaliyetler Şube Müdürlüğü 19 Eylül 2003 tarihinde Rektörlerle yapılan toplantıda görüşülen konular başlıklı ve J.Gen.K.’lığını ziyaret eden Rektörlerle yapılan toplantının içeriğinin anlatıldığı irtica, başörtüsü gibi konularda görüşlerin yer aldığı ve uygulamaların aktarıldığı, 

ELBA marka M2-C527-ALI0043 seri numaralı CD içerisinde; 

 “Arşiv” isimli klasörde;

“Atamalar.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 808 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı olduğu,

“Kadrolaşma 21.07.03.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1052 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1762 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“006 YÖK ve Üniversiteler” isimli klasörde; 

“Dicle Üni.yeni rektör.doc”, “Dicle Üniv_Mektup.doc” “Dicle Üniversitesi 1974 yılnda kurulmuş olup 12 fakültes (1).doc” ve “Dicle Üniversitesi 1974 yılnda kurulmuş olup 12 fakültesi bu.doc” isimli MSword dosyalar olduğu, bu dosyalar içerisinde Dicle Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Fikri C. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve ırki görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

B“dicle üniv. eski rektörü.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dicle Üniversitesi Eski Rektörü Mehmet Ü. Ö. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Dicle Üniv_Mektup 13-04-04.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dicle Üniversitesi’nde görevli bulunan Prof.Dr.Fikri C., Prof.Dr.Mehmet Ö., Prof.Dr.Halil D., Prof.Dr.Ekrem M., Prof.Dr.Recep I., Prof.Dr.Zülküf G., Prof.Dr.Kadri B. ve Prof.Dr.Ömer M. isimli şahıslar hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu,

“Elazığ Fırat Üniversitesindeki irticai yapılanma jandarma.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Elazığ Fırat Üniversitesi’ndeki öğretim görevlileri ile ilgili çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı, 

“G.Antep üiniverssitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Gaziantep Üniversitesi Rektörü İ. Hüseyin F. ile ilgili çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı, 

“MEB Hüseyin Çelik'in  künyesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK’in dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Mlatya Üniversitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Prof. Dr. Mustafa P. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Sivaks okullar raporu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Sivas Cumhuriyet Anadolu Lisesi, Abdüssamet Bal Anadolu Lisesi, Suşehri İlçesi İHL ve Özel Sultan Murat Lisesi isimli okullar hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu,

“Van YY Üniversitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Van Yüzüncüyıl Üniversitesi hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu,

“019 Siyasi Partiler” isimli klasörde;

“Adana Milletvekili Ömer Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Adana Milletvekili Ömer ÇELİK isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve felsefi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Atilla Koç kimdir.doc”, “Atilla Koç kimdirözet.doc” ve “Atilla Koç kimdirözetresimli.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde Kültür ve Turizm eski Bakanı Atilla KOÇ isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Çizelgeler.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2004 Yerel seçimlerinde AKP’den Belediye Başkanı olan şahısların isim listelerinin bulunduğu ve bazılarının karşısında siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Cüneyd Zapsu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde AKP’nin Genel Başkan Danışmanı Cüneyd ZAPSU isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İrticai  Faal.Tespit edilen belediye başk.ları.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 126 Belediye Başkanının kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İstanbul Milletvekili Egemen Bağış.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde İstanbul Milletvekili Egemen BAĞIŞ isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüş ve ırki  kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kültür Bakanı Hüseyin Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“023 Biyografik Bilgiler” isimli klasörde;

“AKP RTÜK üyeliği aday listesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde RTÜK Üyeliği Aday Listesi’nde isimleri bulunan şahısların kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüş ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Milletvekili Biyografileri.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 22 Milletvekilinin kimlik bilgilerinin yanı sıra bu milletvekillerinden 7 tanesinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“AKP eski Dönemsel Raporlar” isimli klasörde “İrtica.doc”, “Kadrolaşma .doc” ve “Terör .doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde çeşitli kamu kurumlarında çalışan personel hakkında çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı, 

“AKP Kadrolaşma” isimli klasörde “atamalar.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 472 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı olduğu,

“AKP'nin Beyin Takımı------” isimli klasörde; 

“AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde AKP Milletvekillerinin kimlik bilgilerinin yanı sıra kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Ulusalcılar.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2112 kişinin isminin yazılı olduğu, bu isimler arasında, duruşma kapsamında yargılaması devam eden E.Alb. M.Fikri KARADAĞ, E.Sb. Muzaffer TEKİN, Asuman ÖZDEMİR, Doç.Dr.Emin GÜRSES, Doğu Perinçek, Ergün Poyraz, Erol MÜTERCİMLER, Sevgi ERENEROL, Sinan AYGÜN, ayrıca soruşturma kapsamında göz altına alınan Tuncer KILINÇ, İlker GÜVEN, Emcet OLCAYTU ve İbrahim ŞAHİN gibi isimlerin yer aldığı AKP Milletvekillerinin kimlik bilgilerinin yanı sıra kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“AKP'nin Terör, Kadrolaşma faaliyetleri 2003 Arz” isimli klasörde “Kadrolaşma  son.doc”, “Kopya KADİR ilk .doc”, “Kopya Terör ilk .doc”, “Terör son .doc” ve “Yedek KADİR son.wbk” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde çeşitli kamu kurumlarında çalışan personel hakkında çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı, 

“BÇG İnternette Çıkanlar” isimli klasörde; 

“İrtica Eğilimli İl Valileri.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 17 Valiye ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İrtica Eğilimli Kaymakamlar.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 294 Kaymakama ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İrticai faaliyette bulunan sağlık bakanlığı hastaneleri.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 304 sağlık personeline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Biyoğrafiler” isimli klasörde; 

“7 Özel Durum Bakanlar kurulu2.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 21 Bakana ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“7 Özel Durumu1 Olan Milletvekilleri AKP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 60 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri AKP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 40 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri Bağımsız.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 3 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri CHP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 2 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“9 Milletvekilleri Özgeçmiş tamamı.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 500’ün üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“11 Milletvekillerinin Özgeçemişleri son.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 365’in üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“Adalet Bakanı Cemil Çiçek.doc”, “Başbakan Abdullah Gül.doc”, “Bayındırlık ve İskan Bakanı Zeki Ergezen.doc”, “Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Murat Başesgioğlu.doc”,  “Devlet Bakanı Ali Babacan.doc”, “Devlet Bakanı Beşir Atalay.doc”, “Devlet Bakanı Mehmet Aydın .doc”,  “Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Hilmi Güler.doc”, “İçişleri Bakanı Abdulkadir Aksu.doc”, “Maliye Bakanı Kemal Unakıtan.doc”, “Milli Eğitim Bakanı Erkan Mumcu.doc”, “Milli Savunma Bakanı Mehmet Vecdi Gönül.doc”, “Sağlık Bakanı Recep Aktağ.doc”, “Sanayi ve Ticaret Bakanı Ali Coşkun.doc” ve “Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar bahsi geçen Bakanların dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 100 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Ertuğrul Yalçınbayır.doc”, “Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen.doc” ve “Dışişleri Bakanı Yaşar Yakış.doc”   isimli MSword dosyaları olduğu, bahsi geçen Bakanların siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Devlet Bakanı ve Başbakan Yardımcısı Abdullatif Şener.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Abdullatif ŞENER’in siyasi görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 85 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Tarım ve Köyişleri Bakanı Sami Güçlü.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Tarım Bakanı Sami GÜÇLÜ’nün dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Org. Büyükanıt” isimli klasörde 5 adet alt klasör ve 3 adet dosya, ayrıca alt klasörler içerisinde de çok sayıda dosyalar ve alt klasörler olduğu, Genelkurmay Eski Başkanı Org. Yaşar B. ile ilgili kişisel bilgiler, aile bilgileri, banka hesap bilgileri, bağlantılı olduğu kişiler, gayri menkulleri ile ilgili bilgiler, sağlık durumu ile ilgili bilgiler, ailesi ile ilgili yapılan soruşturma dosyaları ile ilgili bilgileri içeren geniş kapsamlı araştırma dosyaları olduğu görülmüştür.

ELBA marka M2-C527-ALI0048 seri numaralı CD içerisinde, 

“AKP Kadrolaşma” isimli klasörde “AKP Kadrolaşma.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Prof.Dr. Nükhet Y., Ahmet K. ve Cahit P. isimli şahıslar hakkında bir takım iddialar ile istihbari bilgilerin bulunduğu,

“Batı Çalışma Grubu Belgeler\bçg” isimli klasörde; 

“d1.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Bursa'da idari mahkeme başkanı Sabri Ü. ve mahkeme üyeleri M. Ali C. ile M. Kemal Ö. ve İstanbul/avcılar ilçesi merkez kur'an kursu yaptırma ve yaşatma derneği yönetim kurulu başkanı ve ilçe müftü vekili Cuma K. isimli şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“d2.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya il sağlık müdürlüğü emrinde çalışan isimleri ve unvanları yazılı doktor, hemşire, ebe ve memurları hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 9 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d3.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, 15 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d4.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, 9 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d5.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya ili ve çeşitli ilçelerinde valilik ve kaymakamların emrinde görevli devlet memurları hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 9 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d6.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, 13 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d7.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya ili müftulüğüne bağlı çeşitli bölgelerdeki müftü, imam, Müezzin ve çalışanları ve Malatya ilindeki çeşitli ilçelerde görev yapan hakim ve savcılar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 9 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d8.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya ili köy hizmetleri müdürlüğünde görevli mimar mühendis ve Malatya ili tekel sigara fabrikasında çalışan personeli hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 5 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“d9.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Malatya ili ve ilçelerinde bulunan il tarım müdürlüğünde görevli personeli hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 11 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“e2.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, İstanbul, Konya, Erzurum ve İzmir İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e3.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Artvin, İstanbul, Konya ve Ankara İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e4.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Elazığ, Erzurum ve Tunceli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e5.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Elazığ, Kayseri ve İzmir İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e6.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Iğdır, Kayseri ve Sivas İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e7.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Ankara ve Manisa İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“e10.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Çukurova ve Kahramanmaraş Sütçü İmam Üniversitelerinde bazı öğretim elemanları hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 7 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“e13.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Kahramanmaraş ve Adana illeri PTT müdürlüklerinde görev yapan bazı personel, Kahramanmaraş İli Pazarcık ilçesi Tarım Müdürlüğü’nde görev yapan bazı personel ve Adana ili Karaisalı ve Tufanbeyli kaymakamlıklarında görevli bazı personel hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu ve 6 şahsın dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Batı Çalışma Grubu Belgeler\BÇG çalışmaları” isimli klasörde; 

“21.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Burdar, İstanbul, İzmir, Manisa ve Aydın İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“b.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul’da Konuşlu Adalet Bakanlığı Birimleri ile İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F1.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İzmir, Adana ve Gaziantep İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F2.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Şanlıurfa, Batman ve İzmit İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F3.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Kocaeli İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F4.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Çanakkale, İstanbul ve Denizli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“F5.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Ankara, İstanbul, İzmir ve Kahramanmaraş İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“G2.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Ankara, Erzurum, İstanbul ve İskenderun İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“G3.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara ve Adıyaman İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“G4.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Malatya, Ankara, Edirne, İstanbul ve Niğde İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“H1.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, İstanbul, Ankara, Kütahya ve Çorum İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“H2.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Malatya, Ankara, İstanbul, Edirne ve Niğde İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“I1.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, İstanbul ve Çanakkale İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“I3.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Hatay ve İstanbul İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

 “II3.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Denizli ve Bursa İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“Batı Çalışma Grubu Belgeler\BÇG Çalışmaları 1” isimli klasörde; 

“a1.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Ankara, Çanakkale, İstanbul, Elazığ ve Kocaeli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a2.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, İstanbul, İzmir ve Ankara İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a3.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, İstanbul, Ankara ve Kayseri İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a4.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Kocaeli ve Ankara İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a5.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Manisa ve İstanbul İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a6.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu,  Denizli ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a7.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Ankara, Malatya ve Kocaeli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a8.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Ankara, İzmir, İstanbul ve Hatay İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a9.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Erzurum İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a10.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Edirne ve Kütahya İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a11.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Tekirdağ ve Batman İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a12.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, İzmir, Erzurum, Denizli ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a14.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, İstanbul, Manisa, İzmir ve Denizli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a15.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Karadeniz Ereğli ve Denizli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a16.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Bursa, Tunceli ve Siirt İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a17.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Kocaeli ve Adana İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a18.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Kayseri, Bartın, Bursa, İzmir İlleri ve KKTC’deki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a19.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Adana İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a20.bmp” isimli bir resim  dosyası olduğu, Türkiye’deki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a21.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, İstanbul ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a22.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, İstanbul İli’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a23.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Ankara, Denizli ve Adana İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a24.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Ankara, Bursa ve İzmir İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a25.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Kocaeli İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a26.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Muş İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a27.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Bolu İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a30.bmp” ve “a31.bmp” isimli resim dosyaları olduğu, Adana İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a32.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Afyon, İzmir, Ankara, İstanbul ve Manisa İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a33.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Tekirdağ ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a34.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, İzmir ve Tunceli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a35.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, İstanbul, Manisa, Erzincan ve Ankara İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a38.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Tekirdağ İlindeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a39.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, İzmir, İstanbul, Manisa ve Burdur İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a41.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Kayseri, Sivas, İskenderun ve Denizli İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a43.bmp” isimli bir resim dosyası olduğu, Ankara, Kocaeli ve İstanbul İlleri’ndeki bazı faaliyetler ve şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“çok önemli dosyalar” isimli klasörde;

“a111.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Bayındırlık Bakanı Zeki ERGEZEN’in akrabası olduğu ifade edilen Abdurrahman A.ve oğlu Rojhat A.isimli şahısların siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği ve haklarında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“a113.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Hüseyin Ç., Reşat A., Mehmet C., Orhan O., Celal U. ve Salih T. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a114.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Feyzullah A., Ali K., Ramazan A., Metin İ., Orhan Ö., Savaş Y., Şuayip D., Mustafa İ.ve Tekin A.isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a115.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Emin K., Uğur G., Mehmet Y., Atilla Ç., İsmail K., Ali Osman K. ve Mehmet G. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a116.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Salih K., Vadi Ç., Cumhur K. ve İhsan Ü. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a117.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen Saim İ., Hüseyin N., Ahmet K., Zekeriya K., Yaşar D., Ali T., Necmettin S., Atalay S., Ramazan T.ve Tahsin D. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“a118.jpg” isimli bir resim dosyası olduğu, Emniyet Müdürlüğü Kararnamesi’nde isimleri geçen İbrahim K., Orhan E., Süleyman İ. ve Osman K. isimli şahısların siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“b20.ppt” isimli bir PowerPoint dosyası olduğu, Recep Tayyip ERDOĞAN’ın Soyağacının kaydedildiği,

“b22.ppt” isimli bir PowerPoint dosyası olduğu, sağlık Bakanlığı, Bursa İl Sağlık Müdürlüğü çalışanlarına ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu,

“c06.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, içeriğinde Milli Eğitim Bakanlığı’nda yapılan bürokrat atamaları ile ilgili isimlerin verildiği ve isimleri bulunan şahısların kimlik bilgilerinin yanı sıra dini ve siyasi görüşüne göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği

“01.jpg”, “02.jpg”, “03.jpg”, “04.jpg” ve “05.jpg” isimli 5 adet resim dosyasının olduğu, Abdulkadir AKSU ve ailesi ile ilgili soy kütüğü ve nüfus kayıt bilgilerinin olduğu, 

“b10.ppt” isimli bir PowerPoint dosyası olduğu, içeriğinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK’e ait Çankaya nüfus müdürlüğünden alınmış mühürlü nüfus kayıt örnekleri, Genel Kurmay Başkanlığı Basın Yayın ve Halkla ilişkiler dairesinin hazırlamış olduğu Milli Eğitim Bakanı ile ilgili basın haberleri, Mehmet A. isimli şahıs tarafından gönderilen, Milli Eğitim Bakanının Arap ve Kürt kökenli olduğu ile ilgili biz yazının bulunduğu,

“İrticai Faaliyette Bulunan Kamu Görevlileri” isimli klasörde “Süleymancı  kamu personeli çizelgesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 4 şahsa ait dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma” isimli klasörde; 

“Kadrolaşma1.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2002 ve 2003 yıllarında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 953 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma EK-A.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 17 bakanlıkta gerçekleştirilen atamalar ile ilgili bilgilerin bulunduğu bir tablo olduğu, 

“Kadrolaşma EK-C.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Başbakanlık, 18 Bakanlık, Üniversite/YÖK ve Diğer Kurumlarda gerçekleştirilen atamalar ile ilgili bilgilerin bulunduğu bir tablo olduğu, 

“Kadrolaşma eski ufuğa verilen üzerine eilave ettikleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2002 ve 2003 yıllarında Başbakanlık ve bakanlıklarda yapılan 233 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma eski.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2002 ve 2003 yıllarında Başbakanlık, bakanlıklar ve Kamu kurumlarında yapılan 349 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kadrolaşma listeye ilave edilecek.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu ve hakkında istihbari çalışmalar bulunduğu,

“Psikolojik Harekat Seminerleri” isimli klasörde;

“Ahmet Davutoğlu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Yürütme Organının Uluslar arası İlişkiler danışmanı Ahmet Davutoğlu’nun dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Ali Babacan.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Ekonomiden Sorumlu Devlet Bakanı Ali Babacan’ın dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Bil. n.Astsu. Şenol K. .doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Astsubay Şenol K. isimli şahıs hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu ve kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“Bil. no.bçvş.İlhan K..doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, İlhan K. isimli şahıs hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu ve kişisel bilgilerin kaydedildiği,

“H. Cüneyd Zapsu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, AKP’nin Genel Başkan Danışmanı Cüneyd Zapsu isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüşü ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Yalçın Akdoğan.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, AKP Genel Başkan Danışmanı Yalçın Akdoğan isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüşüne göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İlk BÇG Çalışmaları” isimli klasörde 177 adet Excel dosyası olduğu ve bahsi geçen dosyalarda; ...illerinde bulunan “Basın yayın organları, suç örgütleri, vakıflar, öğrenci yurtları, kuran kursları, dersaneler, mescitler, radyolar, dernekler, gazeteler, dergiler, kıyafetler, tarikatlar, akımlar, cemaatler, dergahlar, medreseler” ile ilgili istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“Siyasi Partiler” isimli klasörde “Siyasi partiler-Seçimler-Tarikat bağ.xls” ve “Siyasi partiler-Seçimler-Tarika1t bağ.xls” isimli 2 adet excel dosyalarının olduğu, siyasi parti isimleri ve liderlerinin yazılarak ideolojik görüşlerine göre sınıflandırıldıkları ve dini görüşüne göre bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği anlaşılmıştır.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:1411 de kayıtlı 26.12.2007 saat:16.09 da Güler Kömürcü ile yaptığı görüşmede; G. Kömürcü’nün “Okuyabildiniz mi yazdıklarımı” “Becerebiliyo muyum” dediği, H. Tolon’un “Harükulade Harükulade” dediği, G. Kömürcü’nün “Şimdi bişey sorucam yine efendim bu son günlerde çok fazla MİT aleyhine yazılar yazıyolar sabahta özellikle görüyorsunuz yok lastik patlatmaktan öteye geçemez yok işte Eşref vatan haini yok vesair türü şeyler yani kuruma sürekli saldırıyolar anladığım kadarıyla burda başkalarını değiştirimek için yapıyolar Müsteşarı değiştirmek için zemin hazırlıyolar ben yanlış mı tespit ediyorum yani Sabahta olması Fettullahçı grubun olması” dediği, H. Tolon’un “Doğrusunu söylersek mutlaka yanlış bişey tespit etmiyo yada tespit etmiyorsunuz ancak tabi yalnız başına değiştirmek değil MİT i fonksiyonsuz kılmakta var, bunlar tabi kendi hedeflerine yürürken kendi önlerindeki bariyerlerden çok ciddi çok önemli olanlardan biri MİT” “Onun için tabi MİT’ i kendi koşulları tarzındaki bir kurum haline getirmek amacıylada yapılmış olabilir” dediği, bu konu üzerine sohbet ettikleri,

Tape No:3587-3588-3589-3590 da kayıtlı 28.01.2008 saat:02.15 da Habip Ümit Sayın ın gönderdiği mesajda; “Pasam.Kirli tezgah sitesi bilgileri tskya saldimak icin taraf gaztesinde ve basinda isimlerle ve ergenekonla birlestirilip yayinlaniyor.Umit.” şeklinde mesaj çektiği, 

Tape No:7801 da kayıtlı 31.01.2008 saat:14.27 de Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; aralarından düzenlenecek bir organizasyondan bahsederek, organizasyonu kimin organize ettiği konusunda konuştukları, A. H. Tolon’un “… bizim yönetim kurulu toplantı da tanıyorsunuz hepsini teker teker selamları sevgileri var sizi kucaklıyoruz”  “Şimdi bu ikisi organizasyonu kiminle Koordine edilecek sizinle mi?” dediği, A. T. Özkan’ın “Hayır efendim ben hiç yokum orda” dediği, A. H. Tolon’un “Bir siyasi parti mi yapıyor bu işi kim yapıyor belli değil yani biz sizden haberlerden alıyoruz ikisinde orda olacağız da” dediği, A. T. Özkan’ın “.. bilgi vereyim … 14 Nisan çalışma grubu adına” “Ankara’dakiler adına Şenal Sarıhan aradı” “Dedi ki ben bu grup adına arıyorum biz Anıtkabire gireceğiz ayın ikisinde” “Dedim ki ben ... bir konuşayım bir anda böyle acil karar verdik kusura bakmayın dedi peki dedim” dediği, A. H. Tolon’un “O dedi kusura bakmayın... bak bunu sizden duymak beni ve bütün yönetimi mutlu edecek” “... aziz dostum biz senle kader arkadaşıyız Kader arkadaşı” “Beraber çıktık yola hatırlarsan, şimdi beni de başladılar sana saldırıyorlar şimdi bana da saldırıyorlar ...” dediği,  

Tape No:4243 da kayıtlı 21.02.2008 saat:11.42 da M. D. ile yaptığı görüşmede; M. D.’nın “Mustafa saygılar paşam Mecliste bir toplantı vardı da çıktım şimdi toplantı devam ediyor” dediği, A. H. Tolon’un “Nasılsınız iyi misiniz” “Hayırdır,öğlenleyin müsait olacak mıydınız,olunsanız kaçta olursunuz diyecektim,olmazsanız başka bir gün” dediği, M. D.’nın “Olabilir olabilir,her halde on beş yirmi dakikada çıkarım,toplantıyı terk ederim şimdi şimdi çıktım gerçi de” dediği, A. H. Tolon’un “Ben şeye kadar hani bu gün ve ya dün tabi bir hasta arkadaşımız ile uğraştım” “Bu gün gerçi bizim öğleden sonra sizce bir mahsuru yoksa tabi biri on geçe ben şeye hareket etmek zorundayım,nedir o” “Toplantıya,eğer sıkıştırırsa önümüzdeki haftaya taşıyayım” dediği, M. D.’nın “Sıkışırız rahat konuşmamız lazım biraz” dediği, A. H. Tolon’un “Peki peki o zaman önümüzdeki haftaya taşıyoruz” “Ben arıyorum sizi oldu mu efendim” dediği, M. D.’nın “Oldu saygılar sunuyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Anlatacağım çok şey varda size onun için” “Bende çok şey var” “Hayır Sizin bilmediğiniz pek çok ha yarın da belki ayarlayabiliriz bir dakika bir dakika” dediği, M. D.’nın “Tamam haberleşelim lütfen” dediği,

Tape No:4244 da kayıtlı 23.02.2008 saat:11.11 de Çetin ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Çetin abi günaydın” “Bana bak böyle konuşurken bomba momba kelimeleri kullanma Erkenin bir başka türlü bomba olduğunu düşünebilir birileri” dediği, Çetin’in “Yazdılar ya” dediği, A. H. Tolon’un “Ne yazdılar” dediği, Çetin’in “Erkenekon” dediği, A. H. Tolon’un “Aaaa sen Erkenekon mu oldun sonrada” dediği, Çetin’in “Hayır öyle yazdılar” dediği, A. H. Tolon’un “Yazarlar o yazanlar şerefli insanlardır ama ya” “Yüksek onurludurlar yurt sevgisi vatan sevgisi vardır onlarda Allah korkusu vardır o yazanlarda yahu” dediği, Çetin’in “Hurşit abi az kaldı” dediği, A. H. Tolon’un “Peki canım hadi bak bütün dostlarımız sana selam ve sevgiler iletiyorlar bendenizde kucaklıyorum Zeliha hanımefendiye hürmetler” dediği, Çetin’in “Bilmukabele bilmukabele”  dediği, A. H. Tolon’un “Ne iyiki Sivrihisar var ne iyiki sen orda dünya ya geldin tabi Satılmış beyde muhterem eşini orda efendim 3 sene 4 sene görev yapmışlar efendim ee tanıyomusunuz dedim ailesini tanırım çok mümtaz bi aile dir dediler” “İzmir neyse be Eskişehir” “Tamam Eskişehir Dönüş sonra hadi öptüm seni” dediği,

Tape No:4245 da kayıtlı 26.02.2008 saat:14.15 de X Şahıs ile yaptığı görüşmede; X Şahsın “Paşam canım Paşam” dediği,  A. H. Tolon’un “Ruhi bey ya en azından bir ziyaret etsek beyefendiyi de dedi bir ofisinde” dediği, X Şahsın “Erdal’ı çağırmam da bir mahsuru var mı Erdal Paşayı” dediği, A. H. Tolon’un “Erdal giriyor mu bu konuyu yalınız” dediği, X Şahsın “Yok hayır hayır ha yok tamam gerek yok anladım” dediği, A. H. Tolon’un “Bir hoca hanım var o da bu işin içinde var” “Şimdi Erdal’ı çağırırım koşa koşa da, Bu projede yok yalnız, benim bildiğim” dediği, X Şahsın “Anladım canım Paşam anladım” dediği, A. H. Tolon’un “Yok değil mi o bu projede” dediği, X Şahsın “Yok yok ona hiç bahsetmedik” dediği, A. H. Tolon’un “Yalınız hoca hanım ile konuşmadım, hoca hanıma soracağım, müsaitse onu da çağırayım buraya” “Yani bilsin yani sizi tanısın” dediği, X Şahsın “Perşembe günü görüşeceğiz o zaman tekrar, Cuma günü de İnşallah toplanacağız” “Saygılar canım Ayla hanıma çok selam saygılar” “Ayla hanım Ayla hanım” dediği, A. H. Tolon’un “Bana vuruyor” dediği,  X Şahsın “Size de vuruyor, Hükümete de vuruyor hiç yani çok değerli vallahi çok değerli” dediği, A. H. Tolon’un “Vallahi bana vuruyor bana en çok ufak ufak bana vurur o bana” dediği,

Tape No:4246 da kayıtlı 26.02.2008 saat:17.04 de X Şahıs ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Saygı değer Başkanım özür dilerim” “Bir rapor yazdırıyorlardı, çok üzgünüm müsaade aldım sizden nasılsınız efendim” dediği, X Şahsın “Sagolun Paşam iyiyim, siz nasılsınız, özledim sizi bir arayayım sizi” dediği, A. H. Tolon’un “Sagolun efendim ben de sizi özledim, geçen hafta sonu hep aklımdaydınız işte her hafta ama bir şeye gittim Eskişehir’e gittim, cumartesi günü oradaydım Pazar döndüm dolayısıyla onun için arayamadım” “Uğraşıyorum koşuşmaktayız sizler nasılsınız” dediği, X Şahsın “Valla Paşam işte benim bu geliş gidişim ile ilaveten Orkun’un bu şey rahatsızlığı işte” dediği, A. H. Tolon’un “Ama Orkun ‘la ben konuştum o şey yani şöyle söyleyeyim o devamlı kalıcı bir olay değil…. Orkun’un” dediği, X Şahsın “Değil değil işte ona şimdi annesi yemek filan hazırlıyor, şeyden hafta sonları geliyor yani özel bir ihtimam gösteriliyor” dediği, A. H. Tolon’un “Tabi hanımefendi orada sanıyorum değil mi, hanımefendi orada değil mi”  “Sayın Başkanım Bu kefiri o pek benimsemedi ama benim onlarca arkadaşım, bakın onlarca insan, hatta İstanbul’da ki Emniyet Müdürü en başta, Emniyet Müdürü Celalettin bey” “O dertten öyle kurtuldu , onun son derece hat Gasttiriti vardı” “Ben iyiyim koşuşmaya devam ediyorum işte bir orası geçen hafta niye görüşemedik sizin ile Eskişehir’de olduğum için” “Orada Kerkük’le bu Kuzey Irak konusunda şey vardı. Panel vardı ona gittim bu arada” “Bu arada beni sıkıştırıyorlar hep sınır ötesi operasyonu için ama” “Çok erken ve söylenen her lafta bence, resmi açıklama dışında her lafta kusura bakmayın ama boş laf bilmeden etmeden herkes atıyor atıyor malesf” dediği, X Şahsın “Evet şimdi tabi insan şey yapıyor ama yani ondan daha çok şu Türban işi ben” dediği, A. H. Tolon’un “Sormayın onu şimdi bakın, şimdi onu biraz önce onu ile ilgili açıklama yazıldı yayınlandı, hele bu YÖK Başkanının bu fütursuz ifadeleri son derece üzücü bir şey daha ifade edeyim, dinleyen dinlemeyen herkes şunu bilmeli ki YÖK başkanı gibi Türkiye’nin Anayasal Kurumunun tepesinde oturan bir profesör üstündeki zat, Rektörleri suç işlemeye teşvik ediyor”  “Yasaları Kanunları tanımayın bu işi yapın siz  diyor”  dediği, X Şahsın “Yalınız Paşam ben tabi şimdi bunu şey yapamıyorum da bu Paşalarımızın emekli olanların değil de, yani şu an görevde olan Paşalarımızın da hem bu kadar hükümeti parlatacak işler yapıp, hem bu konuda en ufak bir ağırlık koymayışları da bizi esasında üzüyor yani” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim onu bana sayın Başkanım, onu bana binlerce yüzlerce insan söylüyor tabi şöyle söyleyeyim bir an hoş görü ile karşılamanızı istirham ediyorum onların da pozisyonu itibariyle ne halde olduklarını kestirmekte zorlanıyorum, hani çok af edersiniz bu tabir hoş değil ama aşağı tükürse sakal yukarı tükürse bıyık diye bir laf vardır ya” “Hoş olmamak ile beraber şimdi öyle söylediler vay siz basın hemen saldırdı 27 Nisan bilemem ne dediniz dediler” “Böyle söylediler sizin yüzünüzden böyle oldu dediler, peki biz bir şey söylemiyoruz susuyoruz diyorlar bu sefer niye susuyorsunuz diyorlar” dediği, X Şahsın “Yani bu da var tabi bu da az uz değil yani bunlarda var” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi diyorlar ki bu 27 Mayıs işte bu inadına bu iktidarın bu kadar oy almasının sebebi sizsiniz diyorlar adamlara” dediği, X Şahsın “Yani doğru diyorlar ama şöyle tabi ben telefonda çok uzatmak istemiyorum inşallah sizler ile sohbetimiz olurda” “Şimdi Cumhuriyeti koruyup kollamanın görevinin içerisinde, diyorum ki yani bu konuda mutlaka olması lazım yani neticede bu da bir Cumhuriyeti koruyup kollamanın içinde olan bir görevdir, öyle geliyor bana” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim gayet tabi tabi ben size müteşekkirim şu cümle benim için çok anlamlı, birisi bana beş sene önce filan bir soru sormuştu yani benim üst katlarımda olanlardan” “Demiştim ki,Yasanın bana yükümlediği sorumluluğun gereğini söylüyorum nedir o sizin de sorumlu olduğunuz laf Türkiye Cumhuriyetini korumak ve kollamak ben korumak işini görev verildiği zaman yapıyorum, peki kollamayı nasıl yapacağım, kollamak ne demek işte kollamayı yapıyorum demiştim ben ona” dediği, X Şahsın “Evet Paşam, Paşam sizi yormayayım,gerçekten çok özledik” dediği,

Tape No:4249 de kayıtlı 29.02.2008 saat:10.22 de, R. B. ile yaptığı görüşmede; R. B.’ın “Sagolun Hurşit Paşam, geldik işte kürkçü dükkanında…” dediği, A. H. Tolon’un “Yani ben diğer tarafa alacağım(Bunu sessizce söylüyor)diğer tarafa alacağım da ondan sordum” dediği, R. B.’ın “Tamam tamam, ben giderim oraya direk olarak” dediği, A. H. Tolon’un “He çünkü oradan Mülkiyeliler Birliğinde bu gün işte Nisan toplantısı var ona katılacağım” dediği, R. B.’ın “Yok yok ben gelirim oraya” dediği, A. H. Tolon’un “Ben şimdi on iki on iki on beş arası sizde olurum dedim, tekrar söyleyeyim, Reşit Galipten aşağıya iniliyor” “Fiskiye sokak numara 22 Ruto” dediği,

Tape No:4250 de kayıtlı 29.02.2008 saat:10.24 de, M. Erdal Şenel ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Şey seni arıyo ulaşamıyo bir türlü Rıfat bey” dediği, M. E. Şenel’in “Doluyum Pazar günü cumartesi günü akşam yemeği var Pazar günüde nişan var bişeymi vardı” dediği, A. H. Tolon’un “Yo hemen işte boşsan hemen kaparım seni de ondan” “Varya görüşeceklerimiz var yaa Allah Allah ya” dediği, M. E. Şenel’in “Ya tabi tabi yani öğle vaktide olabilir” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi bugün öğlen şey bugün Mülkiyeliler Birliğindede işte toplantımız var artık haftada ikiye üçe çıktı bu 12 Nisan çalışması varya” dediği, M. E. Şenel’ in “Hı anlıyorum” dediği, A. H. Tolon’un “O tabi bir ikiye çıktı işte hafta sonu olacak ancak ayrıca bugünde buharlaşıyorum” “Ben seni bekliyorum bildiri yapacaz da ondan” dediği,

Tape No:6032 de kayıtlı 29.02.2008 saat:13.28 de Mehmet Şener Eruygur ile yaptığı görüşmede; M. Ş. Eruygur’un “Yaa bu herifler yine yok bize mesaj çekmiş bilmem ne filan diye aktif haberde bir şeylermi .. yazmışlar” dediği, A. H. Tolon’un “…dünkü gazetede var efendim yazmış size de bize de filan internette de var” “… Elif işte o doçent midir nedir” “… memleket batıyor işte bu .. Türktü Kürttü mürttü bilmem nesinden … filan davalarından dolayı diyor … bu artık Onyedinci Türk Devleti …de sona eriyor efendim … pardon Onaltıncı Türk Devleti öyle diyor işte Onyedinci Türk Devletinin kuruluşu içinde destek olun yardımcı olun bilmem ne zırvalıyor” “… ben onu .. orduya da sordum … Adalet Bakanı sayın müsteşarına da sordum … dedim ki bu adam mahkûmiyet almış bir adam ıııı şey psikolojik rahatsızlığı olan bir adam” “Devlet görevinden dolayı bize müracaat etmiş ya da kendi kafasına göre adres almış” dediği, M. Ş. Eruygur’un  “Ne zaman yazmış bunu ..” diye sorduğu, A. H. Tolon’un “… geçen senenin …onuncu ayındamı ne yazmış” “Tabi ben bakar söylerim size tabi dün gazetede çıktı bu şimdi bunu kim yapıyor çok araştırdım ben efendim bu uuu poliste çözümü yapılmış bu adamın ıııı laptopunun tamam mı” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Bunlar yayıyorlar” dediği, A. H. Tolon’un “Tabii hayır gıdım gıdım veriyor bu hafta bir sayfasını veriyor .. amaa belli bir gazeteciye veriyor” “Yani adınız orda geçsin diye mesela hem sizi yazmışlar hem beni yazmış hem R. T. i yazmış değil mi” “.. halbuki internete bakarsanız orada A. P. var internete bakarsanız orda da bir sürü tümgeneral adı filan var” “Böyle bi enterasan bir iş şimdi bunların amacı bu sivil toplum meselelerini uğraşan insanları” “.. hedefe getirmek maksat o yani size bana bir şeye filan ben bu arada siz rahatsız etmedim üzüntünüz var diye” “Hayırlısı ile bu işleri kapatın bunu ciddi bir şekilde ele alıp belki de” “… bu yazıları yazanlar hakkında da dava açacağız yani” “.. orduya geldim demiş rapor verdim oraya demiş bilmem ne demiş e tabi gelmişti şikayet etti bir sürü insanı başındaki profösör le beraber” “Bende yaz onları yazılı olarak ver dedim” “Herkes ne diyorsa onu dedim tabi siz biliyorum yani ben dün bizim toplantıda söyledim bizim genel kurulda ismen sizi söyledim dedim ki bakın dikkat edin .. bunu maksatlı yapıyorlar bu arada dedim tavır koymanız lazım yani birlikte bir tavır koymanız lazım dedim” “Arkadaşımda yanımda şimdi çalışma arkadaşımız orda kalktım öyle dedim tek başına bırakma yani ııı tepki göstereceksiniz şimdi kim bu memlekette güzel işlerle uğraşıyorsa onun üstüne yükleniyorlar hepsi beraber” dediği,  

Tape No:4251 de kayıtlı 29.02.2008 saat:13.29 da, Şener Eruygur ile yaptığı görüşmede; Ş. Eruygur’un “Hurşit paşam iyi günler ben Şener Eruygur” “Ya bu herifler yine yok biri mesaj çekmiş filan diye aktif haber de bişeyler mi yazmışlar” dediği, A. H. Tolon’un “Haa dünkü gazetede var efendim yazmış sizede bizede filan internettede var” dediği, Ş. Eruygur’un “Neyi ifade eder bu” dediği, A. H. Tolon’un “Şu Efendim şu ben aradım bizim internete göndermiş bu şey ee nedir o herif işte o doçent midir nedir” dediği, Ş. Eruygur’un “Haa o herif” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim eğer metnin tamamını okuduysanız işte memleket batıyo işte bu Türk tü kürt tü mürktü bilmemnesinden fedan filan davalarından dolayı diyo ee bu artık 17. Türk devleti de sona eriyo efendim ee pardon 16. Türk Devleti öyle diyo işte sona eriyo 17. Türk devletinin kuruluşu için destek olun yardımcı olun bilmem ne zırvalıyo neyi ifade ediyo” dediği, Ş. Eruygur’un “Bu neyi ifade eder” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim şimdi bişey etmez de esas acıklı tarafı şu ben onu sordum orduya da sordum ee yetkililere de sordum hatta Adalet Bakanlığı Sayın Müsteşarına da sordum ya dedimki bu adam mahkumiyet almış bi adam şey psikolojik rahatsızlığı olan bi adam” dediği, Ş. Eruygur’un “Rahatsızlığı olan Bi adam evet” dediği, A. H. Tolon’un “Devlet görevinden dolayı bize müracaat etmiş yada kendi kafasına göre adres almış” dediği, Ş. Eruygur’un “Ne zaman yazmış bunu ne zaman” dediği, A. H. Tolon’un “Aaa efendim ben dün akşam aradım buldum onu ee geçen senenin 10. ayında mı ne yazmış” dediği, Ş. Eruygur’un “2007 nin mi” dediği, A. H. Tolon’un “Bakarım akşama ……”  “Buldum yani sizde internetinize bakarsanız bulursunuz” dediği, Ş. Eruygur’un “Evet şu anda da yanımda da değil bakarım” dediği, A. H. Tolon’un “Ben bakar söylerim size şimdi dün gazetede çıktı bu. Şimdi bunu kim yapıyo onu çok araştırdım ben efendim bu poliste çözümü yapılmış bu adamın leptabının tamamı” dediği, Ş. Eruygur’un “Bunlar yayıyolar” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır Gıdım gıdım veriyo bu hafta bi sayfasını veriyo ama belli bi gazeteciye veriyo yani adınız orda geçsin diye mesela hem sizi yazmış hem beni yazmış hem R. T.’ i yazmış dimi” “Ha halbuki internete bakarsanız orda A. P. var, interneti bakarsınız orda daha bir sürü tümgeneral adı filan var” “Enteresan bi iş şimdi bunların amacı bu sivil toplum meseleleriyle uğraşan insanları” dediği, Ş. Eruygur’un “Caydırmak” dediği, A. H. Tolon’un “Hedefe getirmek maksat o yani size bana bışeye falan ben bu arada sizi rahatsız etmedim üzüntünüz var diye ee hayırlısıyla bu işleri kapatın ciddi bi şekilde ele alıp belki de gerçi onu ben düşündüm belki bu bu yazıları yazanlar hakkında dava açıcaz yani” “İşte yok dava açtı paşalar maşalar diyolar bu tamamen size bize karşı olan mesele uğraşınızdan kaynaklanıyo bunu bilin yani” dediği, Ş. Eruygur’un “Doğrudur doğrudur” dediği, A. H. Tolon’un “Ee müsterih olun o adam hasta işte yazmış orduya gittim demiş bişiy demiş” dediği, Ş. Eruygur’un “Hasta hasta biliyorum Nereye gittim demiş Orduya gittim demiş” dediği, A. H. Tolon’un “Yazmış ya işte orduya geldim demiş rapor verdim oraya demiş bilmemne demiş ee tabi gelmişti şikayet etti birsürü insanı başındaki profösör le beraber. Bende yaz yaz onları yazılı olarak ver dedim” “Herkes ne diyosa onu dedim tabi siz biliyorum yani ben dün bizim toplantıda söyledim genel kurul da ismen sizi söyledim dedimki bakın dikkat edin bunu maksatlı yapıyorlar bu arada dedim tavır koymanız lazım yani birlikte bir tavır koymanız lazım bi arkadaşım da yanımda şimdi çalışma arkadaşımız orda kalktım öyle dedim tek başına bırakma yani tepki göstereceksiniz” dediği,

Tape No:4252 de kayıtlı 29.02.2008 saat:18.47 de, Meriç  ile yaptığı görüşmede; Meriç’in “Paşam müsaitmisiniz Meriç ben”  dediği, A. H. Tolon’un “Meriç bey bi çalışma yapıyoruz ama buyursunlar” dediği, Meriç’in “Onunla ilgili ne zaman isterseniz görüşebiliriz paşam” dediği,

Tape No: 01.03.2008 14:36:35 tarihinde T.T.’ un gönderdiği mesajda; “devrım yasalarımız ıcın,3 mart pazartesı, saat 12.45te ulus ataturk heykelı onundeyız.tanıdık herkesı davet edınız,anadolu ulusal uyanıs ve dayanısma platformu” yazdığı, 

Tape No:4257 de kayıtlı 02.03.2008 saat:23.38 de, Fahri ile yaptığı görüşmede; Fahri’ nin “ama bu yiğit insan Hatay Üniversitesi Mustafa Kemal Üniversitesi Rektörü hatırlayacağınız” dediği, A. H. Tolon’un “Tabi tabi çok sevdiğimiz dostumuz” dediği, Fahri’nin “Ya bu çılgına dönmüş bişeyler konuşacam dedi bana sizede selam ve saygıları var onuda ileteyim bana dedi Tuncay Özkan’ ı bul dedi ama dedi onla bi randevulaşacağım önce yüz yüze görüşücem ama dedi önce sizinle görüşmek istiyorum bu Antalyada çok canı sıkılmış bazı şeylere böyle şey olmaz diyor 66 yaşında ki adam çılgına dönmüş buraya gelecek” dediği, A. H. Tolon’un “Antalyayla bağı ne işin” dediği, Fahri’nin “A orda oturuyo oraya yerleşti şimdi seçilemeyince” dediği, A. H. Tolon’un “Ha şimdi oldu evet tamam tamam” dediği, Fahri’nin “Sayın N. S.’ e çıkarmadılar onu o birinciydi yine Hatayda ama seçmediler biz çok uğraştık onun için bayağı uğraştık YÖK göndermedi yukarıya en yüksek oyu ikiye katlayarak almasına rağmen şimdi de Mustafa Kemal Üniversitesi Hatay da karmakarışık oldu” “Türbanada ilk müsadeyi yapanlardan birisi ordaki adam şimdi tabi Tuncay Özkan’la konuşayim konuşmak istiyorum Fahri bunu bana ayarla sayın Tolon paşamıza da selam ve saygılarımı söyle deyince ben Tuncay Özkan’ nın şeylerini bilemiyorum bide Ankaraya” dediği, A. H. Tolon’un “Tuncayla zaman zaman Ankarada tabi çok sık olmamakla beraber oluyor tabi Tuncayın burada olduğu zamanı ayarlamak lazım” dediği, Fahri’nin “Yalnız şöyle bir muradı var hocamızın yav ben gelecem hem seninle hemde Hurşit paşayla bi görüşim bazı düşüncelerim var ama telefonda olmaz fahri bey”  dediği, A. H. Tolon’un “1 veya 2 gün önce bana haber verilirse bi çakışma olmasın” dediği, Fahri’nin “Peki efendim şöyle bişey yapalımmı ben direk telefonunuzu şeyi istemiyo direk telefonunu alabilirmisin bana Fahri dedi Metin hocam” dediği, A. H. Tolon’un “Tabi alırsınızda numaram var yalnız inşallah evde bulur beni geceleri bulabilir” dediği, Fahri’nin “Şöyle söylim ben şimdi Tuncay Özkan’ nın telefonunu alıp ardından randevu almak istiyorum hocaya ondan oda buraya gelecek birgün önceden randevu öncesinden” dediği, A. H. Tolon’un “Tanıyomusunuz Tuncay’ ı” dediği, Fahri’nin “Hayır tanımıyonum efendim o sebeble sizi arıyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Onun için ben alim telefonunu” dediği, Fahri’nin “Hah siz alırsanız e Metin hocaya” dediği, A. H. Tolon’un “Ama alabilmem için önce tabi hocayla görüş yarın verdi randevuyu sonra ne olacak yani hoca ne zaman olabilir filan onları bi öğrenelim de yani” dediği, Fahri’nin “O zaman ben şimdi hemen Metin hocaya dönsem sizin numaranızı versem desem ki Hurşit paşam böyle böyle ben haber verdim böyle arasın diyebilirmiyim müsadeyi verirmisiniz bana” dediği, A. H. Tolon’un “Yarın öğlen saatlerinde arayabilir yani saat yarımla birbuçuk arasında Ulustaki Atatürk heykelinde olacam orada 3 Mart münasebetiyle efendim e o günü anıcaz onun dışında telefonla bana ulaşılabilir” dediği,

Tape No:4258 de kayıtlı 03.03.2008 saat:12.23 de, A.K. ile yaptığı görüşmede; A. K.’ın “Ben A.K. Paşam” dediği, A.H. Tolon’un “Aaaa muhterem ve saygı değer büyüğüm, ellerinizden öperim, ellerinizden öperim” dediği, A.K.’ın “Ben çok üzülüyorum Paşam” dediği, A.H.Tolon’un “Şimdi bakınız bu bi defa fevkalade yanlış bir toplumu bilgilendirme, burada ABD Mabede, AB mabe filan değil bu iş” “Şimdi bu iş sınırlı süreli bir harekât yapılıyordu, burada ki talihsizlik iki olayın üst üste çakışma zamanıdır, kesişme zamanıdır” dediği, A.K.’ın “Evet efendim, bende bunu yazdım e” dediği, A.H.Tolon’un “Bakınız bir şey arz edecem, yani çok af edersiniz, bu, sizi başta tenzih ederim, ne kadar hürmetim olduğunu bilirsiniz, köşe tutucu diye ifade ettiğim bir bir bir çok zerzevatın, aklı varda o kafa tasının içinde beyin varda, Genel Kurmaydaki o kadar Genel Kurmay Başkanı başta,  Kuvvet Komutanları, generallerin, subayların, karargâh personelinin beyni yok mu yani” “Kaldı ki kaldı ki, bakın bir şey söyleyeceğim, şimdi bir partinin başkanı diyor ki, Silahlı Kuvvetlerin günahı yoktur, ona baskı yapılmıştır çekil diye, yemezler sayın büyüğüm, yemez yemez, çekilemeyecek durumda ise, tekrar arz ediyorum, çekilemeyecek durumda ise değil hükümet Padişahlıktan emir gelse çekilemez. Niyeee? Temas halindeki birlik çekilebilir mi? Haa şimdi adam diyor ki; ben gittim, işimi bitirdim, benim yapmam gereken iş o kadardı, buraya Kandil Mandil olacak iş değil tabi 100km. öteye Kandil’e yaya birliklerle, efendim bu kışta bata çıka, bata çıka bu kışta kıyamette onun girmesi, haa eksik bir şey var mı? Var efendim, bana göre de var, o ne biliyor musunuz? O bu konunun kamuoyuna aksettiriliş şekli, bugünkü dille bu konudaki iletişim aksaklığı” dediği, A. K.’ın “Evet bendeniz de bilmem okudunuz mu? Aynı şeyi söyledim” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır ben dışarıdayım, sabahın köründen, bu gün 3 Mart ya, onun kutlamasına gidiyorum şimdi anıta, Ulus Anıtına orda işte konuşmalar filan yapılacak, şimdi bu oturup ta o gün Hükümetin Başındaki zat tarafından geçirip televizyona ey millet saat 9’da biz eee Silahlı Kuvvetlerimiz işini başarı ve şerefle icra etmiştir. Hiç kimsenin etkisi baskısı olmadan onun öyle söylemesi, bunun böyle söylemesi bizi etkilemez, biz birliklerimizi daha fazla yıpratmamak için bu doğa koşullarında eee bugün sabah itibari ile esasen çekmeye de başlamıştık, şimdi size duyuruyoruz der, arkasından da Genel Kurmay Harekat Başkanı veya 2.Başkanı çıkar kamuoyuna mufassal olarak bunu anlatırdı. Haa şimdi tabi eksik olduğu için biz nevama olayı tevil ediyormuş görüntüsü aksediyor, bende budan şiddetle muzdaribim” “Yani arkamızda oralı diyorlar değerli büyüğüm, arkamızda güç var diyorlar” dediği, A. K.’ın “Evet bunu diyorlar” dediği, A. H. Tolon’un “Arkamızda güç var diyorlar, senin gücünü mücünü takmam diyecekti birileri” dediği, A.K.’ın “Paşam çok güç şartlarda, hatta belki baharı bekleselerdi daha iyi olmayacak mıydı” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır hayır, hemen anlatayım size bak, aman onu yazmayın, baharı bekleselerdi şimdi verdikleri zayiatın 5’ini sadece 5 mislini sadece, eee mayın, uzaktan komutalı eee patlatma eee patlatılacak tuzaklarla verirlerdi. Yani karın bu dönemde yakın hedeflerin seçilmesinin sebebi; Bir hemen daha bahar gelmeden  o hazırlık yaptıkları yerleri yok et, iki kirletilmiş olan arazinin tehdidinden kaçınmak” dediği, A.K.’ın “Valla siz daha eee” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır hayır ben bunu bilerek, yani bu mevsim birlikler özellikle öyle hazırlandı, yetiştirildi, bakın tek mayın, mayın efendim zayiatı yoktur, niye? Bu karda mayınla etkili olamazsınız tabi” dediği, A.K.’ın “Fakat Paşam görüntü, maalesef bu yanlışlıklar karşı tarafa ümit ve cesaret verecek diye korkuyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi karşı tarafa içimizdeki ihanet odaklarını güçlendiriyor, karşı tarafa tokadı ya da yumruğu yedi” dediği, A.K.’ın “Bir daha canlanmazlar mı? Yani tamamıyla” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim, terörist bitmez muhterem büyüğüm, siz bu işle 20 senedir bu, terörist bitmez, terör bitirilir, terörist biter mi?”  “Terör bit” dediği, A.K.’ın “Dalları budakları budandı da” “Kökünden kesmek lazım” dediği, A.H. Tolon’un “Tamam kökünden kesmek için, kökünden kesmek için tek başına Silahlı Kuvvetler Atom Bombası da kullansa bitmez bu iş. Neden? Kaynak fıştırtır, maksat teröre son verecek, ciddi kararı ortaya koyacaksınız” dediği, A.K.’ın “Bide bugünkü Milliyetin şeyi Cephede iş tamam, siyasete devam” dediği, A. H. Tolon’un “Hah haaaa şimdi bak bunu dediğiniz müddetçe terörist hiç bitmez, ümit var çünkü herifte” dediği, A.K.’ın “Bütün bunlar başladı şimdi, beni üzen bu, maalesef bu yanlış yapılan şey eee eş zamanlı” dediği, A.H.Tolon’un “Şimdi söyle söyleyim bir gün öncede çekilseydi, bir gün sonra da çekilseydi, yine bazı tartışma, bütün mesele ben amaçladığım hedefe gittim, işimi yaptım, haaa bak gör bununda fotoğrafını şimdi dönüyorum, bunda ne içerdeki bir adamın, ne dışarıda ki bir herifin en ufacık katkısı olamaz” dediği, A.K.’ın “Ama Paşam Bush konuştu, Gates konuştu ondan hemen sonra olması çok hepimizde bir kuşku uyandırdı” dediği, A.H. Tolon’un “Efendim elbette uyandırır, işte bunu iyi açıklarsanız, bunu bunu bunu kamuoyuna, şimdi sorumlu kim hükümetin başındaki zat, çıkacak arkasından da Genel Kurmay hemen diyecekti ki” “Hayır hayır hayır, şeye diyorum, şoföre diyorum şimdi anlamadı söylediğimi, zaman kazansın, şimdi bunu çıkacaktı o gün sabahın köründe, biz böyle bir karar verdik bu karar da kimsenin etkisi yoktur bir, iki Silahlı Kuvvetlerimiz hizmetlerini yapmıştır, bu konudaki ayrıntıyı açıklamayı da sayın Genel Kurmay Başkanı yapacaktır” “Eee maalesef oldu ona bir şey demi ona ona derseniz o zaman susarım, bende olmadı mı? Ben bir toplantıdaydım 5’te milletin telefonu çaldı, bana döndü herkes noluyor efendim dedi, nasıl çıkılıyor felan, böyle bir anda eee şok geçirdim orda,  sonra tansiyonum mansiyonum fırladı, ya bir yanlışınız var dedim, herhalde birlikler değiştiriliyordur, birlik değiştirme yapılıyordu, yani yıpranan birlikler geri alınıyor, taze birlikler ileri sürülüyor filan dedim” dediği, A.K.’ın “Bende bayıla yazdım Paşam ee haberi duyunca için kan ağladı, bilmem yazılarımı okuyor musunuz” dediği, A.H. Tolon’un “Okuyorum, şey bana bende birikiyor, ama ben siz şeyden anlıyorsunuzdur, geri gönderiyorum ya” “Efendim iyi ahhh 18 Martta bir yerlerdeyim ben, Çanakkale’deyim galiba” dediği,

Tape No:4259 da kayıtlı 03.03.2008 saat:22.22 de S. B. ile yaptığı mesajlaşmada; “Yeni sitemiz www.ulushareketi.com görüs ve telkinlerinizi bekleriz sadik b..” yazdığı,

Tape No:4260 de kayıtlı 04.03.2008 saat:09.56 da, F. K. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Komutanım bahçedeyim şu anda dolaşıyorum işte peşinde koşuyorum yani sivil toplum kuruluşlarıyla birlikteyim efendim başka bişeyim yok yani Cenk le konuştum dün siz nerelerdesiniz” “Ben Hürriyet Milliyet almıyorum biliyorsunuz” dediği, F.K.’nin “Hürriyet ve Milliyette Avninin görevden alındığını yazıyordu” dediği, A. H. Tolon’un “daha 3 gün 5 gün oldu Erdal paşayla konuşuyorduk hiç öyle bişeyden bahsetmedi bana ama Cuma” dediği, F. K.’nin “Cumartesi akşamı gece yarısı operasyonu diyo zaten” “Cuma akşamı tebliğ ettiler ve görevden alındı haberin olsun o Erdal’ a da söyle de bu oradaki Ankara da ki şeyi olan televizyonlardan herhangi bi tanesiyle irtibat kurabilirsek artık” dediği, A. H. Tolon’un “Ben kurarım hemen ben hayır niye öyle bi gece” dediği, F.K.’nin “E biliyosun AKP liler için o gün” dediği, A. H. Tolon’nun “Şimdi sessizlik yani güzel devam ediyodu nooldu ben aramadı da beni ha belki Cenk beni aradı hatırınızı sormak için aradı duydum zannetti belkide komutanım” “Cenk aradı dün komutanım iyi misiniz dedim ki Cenk gözlerinden öperim 12 Nisanda işte büyük bir etkinlik var orda siz varsınız filan onları konuştuk biz” “Hayır ben şimdi ararım bende numarası var” dediği, F. K.’nin “Eğer yani oradaki televizyonlardan herhangi birini” dediği,  A. H. Tolon’un “Derhal derhal ben şimdi Kanal D falan temasa geçerim” dediği, F. K.’nin “Bi abisi sensin orda ben çok uzaktayım” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır bişey söylicem bi dakka bu adam devlet memuru nası alıyosun ha maaşı devam ediyo diyosun dimi” dediği, F.K.’nin “Yok maaşı düşüyo çünkü şeyden e e Haber Dairesi Başkan yardımcılığından depoya alıyo yani Merkez Valisi gibi oraya alınınca maaşı düşüyo tabi” dediği, A.H. Tolon’un “E bunlar bilmem ne dimi yani şimdi söyletme” dediği, F. K.’nin “O…. çocuğu bunlar o……çocuğu”  “İşte bu dinciler böyle herif geldi ya böyle adam 4 defa niye eski Cumhurbaşkanı tarafından boykot edildi belikli bunları yapacak bu adam” dediği, A. H. Tolon’un “Olurmu ya olsa komutanım haberim olsa 50 defa görüşürdük sizinle komutanım sizi 75 defa sizi arardım yani” dediği, F. K.’nin “sağol eksik olma” dediği, A. H. Tolon’un “Hatta şu Cenk’in adamlığına bak dedim beni aradı böyle filan ne bilim Cenk kimi aradı ben şimdi bakmayın bana sabah yürüyorum sabah çıkıyorum akşam geliyorum 11 de 12 de” dediği, F. K.’nin “Doğrudur doğrudur sen işte dediğim gibi Erdal merdal arkadaşlarla bi arama yapında oda rest çeksin emekli olsun ordan dönsün bu tarafa biyere” dediği, A. H. Tolon’un “nerdeki ahbablıkmı” “Ee itlik itlik orda işler çok hergün çağırıyolarda efendim yetişemiyorum bide bizim günahsız yere birileri şerefsizce kirletmek gayreti içerisindeler sizde tabi o sağ basın da onları görmüyorsunuz” dediği,

Tape No:6192 de kayıtlı 04.03.2008 saat:10.17 de M. Erdal Şenel ile yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit Tolon’un “Bir ıı.. şimdi haberim oldu benim, bu Küpeliyi dereden almışlar haberin oldu mu senin”  “Müteyakkız ol yani” dediği, M.E. Şenel’in “Yok bizimki basit şey olduğu için küçük memur onu dokunmuyor şimdilik” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır, çocuğu ya olur mu yaa o zaman ortalığı ayağa kaldıralım mahkemeye gidelim durmayalım yani olur mu yani”dediği, M.E. Şenel’in “Tabi tabi mahkemeye gidilecek zaten, herhalde gidecek Küpeli” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi hayır iş arıyo o ben şimdi eee.. şey telefon etti bana Küpeli bana ben şaşırdım dışarıda yürüyodum ondan sonra bu akşam dördü biliyosun dimi” “Bu hayır şimdi bana Fuat paşanın söylediği tapu değilde şeydi söylediği bana ona tee.. tamam vericez dedim baştan beri bu pergule pencere dedi pencereyi pergolayla vericez dedi” dediği, M.E. Şenel’in “Yav kardeşim bu adam yani bunu aldığına göre herkesi alır ben sana söyleyim” dediği, A.H. Tolon’un “Ben bu ko … iyi ama onun için tedbir alasın diyom babam bende onu söledim sana yani” “Şimdi bu,  askersin yaa oda bilmiyoki orda filan” dediği, M.E. Şenel’in “De hepsi bide şey yaa o küçük memur sayılır onun yanında yani dokunursa da napim” dediği,

Tape No:4262 de kayıtlı 04.03.2008 saat:10.45 de, F.T. ile yaptığı görüşmede; F. T.’nin “Bu Malatya Valisi ile beraber bi şehir dışına çıkacaz” dediği, A.H.Tolon’un “Peki canikom peki, ben Rıza T.de buradaymış, üçümüz bir araya, sende Rızayı özlemişsindir, birbirinizi dedim,” “Üçümüz beraber yeriz dedim” dediği, F. T.’nin “Biliyorum, biliyorum da geçen hafta kararlaştırmıştık, öğleden sonra ee Malatya Valisi” dediği, A. H. Tolon’un “İyim işte iyim, Küpelinin işte o… görevden almışlar şimdi telefon etti” “Eeee Daire Başkan Yardımcısıydı biliyorsun orda, Daire Başkanıydı daha doğrusu” “Ama oturuyordu, onu da görevden almışlar şimdi, işte böyle böyle, Esas senle bi baş başa oturalım da bu günü filan bi konuşalım” “Şimdi bak baştan beri bir sıkıntı var, bütün şimdi bütün hepsini derledim ben bi de sabah radyoları dinliyorum ben radyoları” “İletişim eksikliği diyorlar, tekelde toplandı iletişim” dediği,  F.T.’nin “Ya Hurşit abi çok yani” “Moralim çok bozuk” “Yani okudukça, şey yaptıkça” dediği, A.H. Tolon’un “Benim de benimde” “İşte o sebeple ben hani, Rıza, sen, ben bir araya geleyim diye” dediği, F.T.’nin “İşte elde olmayan ama bu hafta geliriz inşallah” dediği, A.H. Tolon’un “Tamam olmazsa Perşembe yaparız Cuma yaparız, yaparız olur mu” dediği,

Tape No:4263 de kayıtlı 04.03.2008 saat:11.54 de, Y. S. ile yaptığı görüşmede; Y. S.’ ın “Biz sizi görmek istiyoruz 13.30 da bekliyoruz ayrıca Hurşit paşam bi de bu devre bürosu aldık böyle şeyde bu onur işhanı var Kızılay da bilginiz olsun şimdiden arz ediyorum size  bugün işte kaporasını yatıracaz Ruhi beyde onun parası onlarda şeye gittiler ee Erzuruma gittiler işte heralde önümüzdeki hafta böyle sanıyorum halletcez o konuda da bilginiz olsun efendim” dediği, 

Tape No:4264 de kayıtlı 04.03.2008 saat:13.49 da, G. B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Naapıyosun geldim Kepsuta geldim  şimdi” “Rıza paşamla beraber” dediği,

Tape No:4266 da kayıtlı 05.03.2008 saat:10.41 de, X Şahıs ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “Şimdi ee dün akşam elimize geçti, elime geçti benim ee.. a-maille adamın biri ee.. tabi adını da bak bulurum yaa adıda şey eee yalan değilse tabi E. K. diye birisi ADD üyesi diyo” “Şimdi ben bunu Ali beyle falan konuştum eee  bakın ne diyo mesela bu işte şey etkinliği üç mart etkinliğinde ee bir tek ADD ve dokuz ışıkçı  Hurşit Tolon’un Anadolu Ulusal Uyanış Platformu ve Türkiyem topluluğu yok diyo şimdi burda, da yani Dokuz Işıkçı falan yapıyo bizi herif” “Da ağır iddialar var şimdi; ..…. Dokuz Işıkçı falan yapmış bizi, bizi yapmış” dediği, X Şahsın’ ın “O bi suç değil ki paşam” dediği, Ahmet Hurşit Tolon’un “Hayır hayır, hayır hayır şimdi topluma Dokuz Işıkçı bi herif diye yayıyo arkasından  Oniki Martçı diyo bilmem bi sürü laflar diyo” dediği, X Şahsın’ ın “Çok.. tabi evet” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi ADD yi de ADD yönet.. şimdi bunun Çankaya şubesindeki bir herif olduğunu tespit ettik biz” dediği, X Şahsın’ ın “ADD Çankaya dimi efendim” dediği, A. H. Tolon’un “ADD Çankaya tabi, bu ADD Çankayayı siz bilir misiniz tanırmısınz ordakileri” dediği, X Şahsın’ ın “S.P.” dediği, A.H.Tolon’un “Ee şimdi ona bi söylerseniz biz oraya bunun ADD vasıtasıyla gereğini yaptıracaz, ben tanımadığım için size bi danışayım dedim” dediği, X Şahsın’ ın “Zaten Şener paşamla, Taner paşamla Ondört Nisan çalışma grubuna benim karşı çıkmamamın nedeni buydu, önce üç tane albayı sırtlarına sardılar bize karşı kullandılar ve add Çankaya şubesinde Şener paşamın desteklediği Süleyman P. Ondört Nisan çalışma grubu olarak genel kurula aday çı” dediği, A.H.Tolon’un “Bunu yazan bu hayır, hayır şimdi arayacam ve konuştum ben, bu adam dedi şeydeki bi herif dedi eee yani bu yazı çünkü bu işin Atatürk anıtında çelenk konurken orda bi herif vardı muhtemelen o dur ben dedim ki ya bu listede bi sürü isim var mesela TESUD, TAMAD TESUD başkanı burda, TAMAD burda, haberleri yok” “Kendi haberleri yok, adamın biri ordan atıldı efendim onlar dedi evet dediler dedi yav genel başkanları burda hemşerim dedim bak genel başkanları” “Genel başkanları Rıza paşa burda haberi yok TESUD’ un” dediği, X Şahsın’ ın “Vede TESUD’ u siz temsil ediyosunuz” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır Genel Başkanlarıda orda yok” dediği, X Şahsın’ ın “Hayır hayır genel başkan olmadığı zaman siz temsil ediyosunuz” dediği, A. H. Tolon’un “Ha tamam yok dedim ee bana üzerine dedi ki efendim o sizin şahsi görüşünüz dedi, he ben dedimki bunların amacı saat yarımda yüksel caddesinde toplanarak bunu bugün yayınlamak suretiyle buradaki etkinliği bölüyolar, hani dayanışma bu parçalamadan başka ne dedim” “Ama bunu kime söylüyom biliyomusunuz, Tamer paşaya” “Tamer paşaya söyledim” dediği, X Şahsın’ ın “Şener paşayada söyleyin” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır Şener paşa yoktu orda” dediği, X Şahsın’ ın “Biz Şener paşayla dört yıl önce …” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim anlatcam şimdi” “Dün akşam ben Şener paşayıda buldum” “Şimdi bunu Tamer paşaya anlatıyorum, Tamer paşanın yanında bi adam duruyo”  “Ben böyle, sen kimsin o da senin fikrin o zaman” “Döndüm arkamı gittim, şimdi ondan sonra dün akşam bu geldi” “İşte ADD …... neler oluyor bi ADD imza atmadı böyle bir metne filan ADD yi suçluyor yöneticilerini bilmem neyi suçluyo filan bu sürü, şimdi ben bunu biraz önce Ali beyle konuştum dedi ki o Çankaya’da, şimdi ben hem sizi sorucam dünden beri hemde bu Çankaya şubesindekileri tanır mısınız diycektim ki, Allahtan tanıyomuşsunuz” dediği, X Şahsın’ ın “Şimdi ben, Tamer paşa tabi bana kırıldı ama, ben şunu söyledim Şenere de ben bunu söyliycem dedi söyliycem dedi söyleyin paşam dedim yani ben..” dediği, A. H. Tolon’un “Tamer paşa size kırgın mırgın değil canım niye kırgın…” dediği, X Şahsın’ ın “Kimsenin yüzüne karşı söyleyemeyeceğim lafı etmem dedim, kendi örgütüne sahip olamayan dedim bize hiç sahip olamaz ben sözümde duruyorum yani siz ADD nin şu kadar şubesi var bu kadar üyesi var genel başkanısınız siz kendi örgütünüze ADD ye hakim olamıyorsunuz örgütünüzün üyesi olduğu Ulusal Birlik Hareketi Platformu na küfür etmeye kalkıyorsunuz yani bunlar hep konuşuldu bunlar hep söylenildi ben size ee size de ilettim sanıyorum” dediği, A.H. Tolon’un “E bunu dediniz ……. hatta …. Söylediler de siz sanki orada ee bilmem neyi ka... onun üzerine ben sizle özel konuşayım kulak kulağa dedim siz dediniz ki işte öyle değil böyle dediniz sonra bende dedim ki döndüm ya siz sacmalıyosunuz dedim” “Dediler yaa da doğrusu bizim yönetime aktardılar eee yani sanki o platformu ee ıı siz şeyapıyosunuz gibi” dediği, X Şahsın’ ın “Sabote ediyorum”  dediği, A. H. Tolon’un “Ee gibi filan ee öyle bir anlayışları vardı anlayışları, bende onu için sizinle başbaşa konuşayım dedim” dediği,  X Şahsın’ ın “Tabi paşam ben zaten bunu her zaman söylüyorum Ulusal Birlik Hareketi Platformu üç mart 2004 biz yola çıktık o zaman yüz seksen üç kuruluştuk, ATO’da yaptığımız toplantı ilk toplantımızdır” “Ve sayın paşam o zaman görevdelerdi, e ondan sonra ADD Genel Başkanı oldular Ertuğrul KAZANCI yla mücadele ettik yıllarca diycez, emekli olduktan sonra,  ondan sonra kırk sekiz kuruluşla teslim aldılar şimdi oniki kuruluş kaldı”  dediği, A.H. Tolon’un “Bakın şimdi bu herif ne yazmış buraya, niçin başkan yardımcısı ve bazı yöneticiler Dokuz Işıkçı Hurşitin sözünden çıkamıyo”  “Çünkü yeni ADD Genel Başkan adayları Dokuz Işıkçı Hurşit de onun için. Duydunuz mu” dediği, X Şahsın’ ın “Evet. Şimdi ADD” “Tabi ADD şubeleri bizim gibi Atatürkçü değil” dediği, A. H. Tolon’un “Evet ben şimdi bişey arz edim size” “…… tabi her zaman şimdi bişey arzetcem ben esas bu şeye gidin eee Çankaya şubesi başkanına eee kimi bulursam aktarır”  dediği, X Şahsın’ ın “Süleyman P., yarbay emekli yarbay”  dediği, A. H.t Tolon’un “Hayır hayır onunla ne konuşcam onla konuşmam bile ben, onun tanıdığı bir….” dediği, X Şahsın’ ın “Şener paşamın has adamıydı şimdi düşmanı oldu” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır ben şimdi kimi bulurumda bana yardım edin siz kimi bulurumda benim şimdi ee biz bu yazıyı yazan öyle bi adam yok tabi ama onun ordan yazıldığını tespit ettik” “Yani ADD bünyesinde tanıdığınız”  dediği, X Şahsın’ ın “ADD, Ali E. bilir yönetim” dediği, A. H. Tolon’un “Ali E. burda adı yazılmış zaten” dediği, X Şahsın’ ın “Hayır Ali E. bizim başkan yardımcısı” dediği, A.H. Tolon’un “Ali E. burda suçlanıyor zaten diyorum” dediği, X Şahsın’ ın “Dokuz kişilik yönetim kurulu tanır bilir” “Şener paşam destekledi o grubu, bize rağmen destekledi”  “Önce üç tane albayı sırtına sardı şimdi ihraç için etmek için bahane arıyor” “Birbirlerine girdi yani, paşam yarın da gelicem”  “Görüşürüz, saygı bizden paşam” “Tabi ben ayrıca ben ayrıca Sevda hanımada fakslamıştım Şener paşaya yazdığım yazıyı” dediği, A. H. Tolon’un “Ama o kadar yoğunuz ki ordan oraya ordan oraya belki kızcağız anlatamamıştır” dediği,

Tape No:4267 da kayıtlı 05.03.2008 saat:12.46 da, A.K. ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “Ya çok kafam bozuk dün aldım sabahleyin komutanımdan haberi ben biyerde okumadım dün akşamda eski TRT yazmışlar ben okumadım ama ben Hürriyet ve Milliyet almıyoruz artık biz kestik onu” “Onlar da almayınca tabi orda okumadım dün komutanım söyledi 2 gün öncede beni Cenk aradı hiç bir şey söylemedi hatır sordu filan dün ya çok kafam bozuldu tesadüfen dün akşamda beraberdik eski Genel Müdürle benimde haberim var okudum dedi nedir bu dedim hepsini dedi yalnız Avni bey dediki hepsini alıyorlar dedi teker teker ne yapacaz şimdi ben komutanla konuştum ama yani bide sizle önce bi defa şöyle söylim bu çizgide olan herkese karşı bunlar tamam o tamam” “Tamam yani biz şimdi ne yapacağımızı bilelim yani hemen biz napıcaz onu merak ediyorum bi defa yasal yolumuz yokmu bizim” dediği, A. K.’nin “Var efendim zaten ona bugün yarın başvuracağım” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam hani bir arkadaşımız vardı başvurmuştu hatırlarsanız” dediği, A.K.’nin “Evet efendim vardı şimdi bizde bu akşam oluşturup yarın başvurmayı düşünüyoruz” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam bir, iki şimdi ben burada Kanal D var, ART var bunları bi ölçüde tanıyorum sizde tanırsınız ya bunlarla temas ediyimmi görüşimmi” dediği, A. K.’nin “Şu anda efendim bi başlatalımda şeyimizi bi” dediği, A. H. Tolon’un “Yani sizin haberiniz olmadan da paldır küldür bişey yapmak istemedim olaki ya ben orda olmak istemem felan da diyebilirsiniz haklı olarak” dediği, A.K.’nin “Yok efendim öyle bişeyim yok da isterseniz bu bi başlasın süreçe bi bakalımda” dediği, A. H. Tolon’un “Hatta şey de var ben Kanal Türklede konuşma imkanım var” dediği, A. K.’nin “Evet efendim isterseniz bi sürece bi bakalım ondan sonra siz nasıl uygun görürseniz” dediği, A. H. Tolon’un “Peki peki hayır siz ne derseniz ben önce ne diyim hayırlı olsun ne diyim hayırlı olsun” dediği, A.K.’nin “Eksik olmayın efendim” dediği, A. H. Tolon’un “Sağlığını bozmasın hayırlı olsun ne yapalım” dediği, A. K.’nin “Özellikle yazmışlar efendim ya burdan da haber öyle çıkmış işte Genelkurmay Başkanı şey eski Genelkurmay 2. başkanının oğlu şey eski Genelkurmay 2. başkanının oğlu Avni” dediği, A. H. Tolon’un “Öylemi yazıyo kahpe” dediği, A. K.’nin “Evet özellikle öyle yazmışlar efendim” dediği, A. H. Tolon’un “Hangi gazetede yazıyodu bu” dediği, A.K.’nin “Hürriyet, Milliyet, Gözcü ye yazdırmışlar özellikle bunları bu şekilde yazdırmışlarki biz bak askeri bi kanatanda insan alabiliriz hiçbişeyden kimseden korkumuz yok pozisyonunda” dediği, A. H. Tolon’un “Vay şeref vay okumadım okumadım ikisinide almam dedim” dediği, A. K.’nin “Yazılar o ağırlıklı efendim askeri bir kanat olarak alınmış o onun üzerinde duruyolar ya biz darbeyi bu şekildede vururuz pozisyonu” dediği, A. H.Tolon’un “Öyle öyle posta koyuyorlar aziz kardeşim gün ola harman ola öyle yaparlar üzme tatlı canını buradayız devam edicez öpüyorum yanaklarından eşinize selamlar çocukları öperim sakın üzme canını biz buradayız her kapıya koşarız” dediği,

Tape No:6199 da kayıtlı 05.03.2008 saat:15.17 de X Şahıs ile yaptığı görüşmede; X Şahsın “Sizde şeye gitmişsiniz ASELSAN a gitmişsiniz” dediği, A. H. Tolon’un “Ben onun bilgisini sunacaktım çok güzel oldu çok olumlu çok olumlu karşılandık yani beklediğimizden de olumlu oldu hatta fevkalade hatta şöyle söylendi oda bizim arzu ettiğimiz bir şeydi biz dedi ayrı gayrı iş yapmayız ee bi üst katındaki daha önce gittiğimiz adamla ee onunla biz konuştuk dedi o evet diyosa biz ele ele tutuşup gideriz ben sanki hiç görmemiş gibi yine her zamanki tarzda dedim ki vallahi bildiğim bişey var siz orayı görün e tabi sizlerden söz ederek oradaki kardeşler diyolarki dedim ya “dünyanın en az en az 150 ülkesine açılım şansımız var bizim mademki burada işte A ile başlayan siz varsınız T ile başlayan biz varız F ile başlayan orası var bunun üçünün bir araya gelmesi bir dünya gücü yaratır” “efendim bundan baya etkilendi onlar yani bizim zaten dedi böyle bu tür düşüncelerimiz kararlarımız var ee bitek şey var ben lafı döndürüp döndürüp ya işte ben hep eskiden beri dinlerim burda biri varmış galiba size o pürüz yaratırmış filan tek onun şu aşamada yani pürüz olduğu konusunda şey değil ama bi açılım yaptı dedi valla kim olursa olsun bizim buradaki yönetimin kararlarını engellicek tarzda bir tavrı varsa e napalım kardeşim o zaman yolumuzu ayırırız dedi yani o Ce Ce yi sokmak istedim araya oo o engelliyo falan hep döndürüp döndürüp lafı buradaki insanlar diyolar ki  ya iyi bari biz bu işi bırakalım gidelim şeye Şereflikoçhisar a tuzculuk yapalım yani ya biz bilim adamı olduk ilimle olmuyo bu iş yani hep 2 senedir bunu dedim aa bunlar oldu mu filan ya o zaman çok sevindim filan dedim yani pek çok şeyi de bilmiyomuş gibi oldum” dediği, X Şahsın “Estağfurullah biliyorum komutanım noluyo böyle piyasada kan gövdeyi götürüyo ya amcam şaşırdı bence (gülüyor)” dediği, A.H.Tolon’un “Anlatim sana dağıttık iyice” dediği,


Tape No:4269 da kayıtlı 05.03.2008 saat:15.45 de, Satılmış ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Gülen hanım bana çok üzücü bir haber verdi” “Bende çok çok çok şok tesiri yaptı ve hemen arıyım dedim hayrola ne oldu dünden bu yana” dediği, Satılmış’ ın “Sağolun bir basın metniyle biz çekildiğimizi duyurduk zaten basına da paşam bunu bu adamlarla bizim devam ettirme şansımız yok yani” dediği, A. H.Tolon’un “Dostum ben onu hissediyorum baştan beri de”  “Dikkat ederseniz ortayı bulmak için” dediği, Satılmış’ ın “Bulmak için çok yoğun çaba harcıyorsunuz çok yoruluyorsunuz ben biliyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Çok büyük fedakâr çok fedakârlık yaptım” dediği, Satılmış’ ın “Hatta ben biliyorum kesinlikle” dediği, A. H. Tolon’un “Şahsi fedakârlık yaptım ama bir şeye çok üzülürüm beni çok üzersiniz” “Ki onu sizin yapacağınızı hiç tahmin etmiyorum” “Ben beraberlikler doğsun diye iki yılımı verdim gece gündüz” “Hiç bakın dikkat ederseniz bırakın dedim mevkileri makamları arkadaşlığımızı dikkate alın” “Şimdi keşke böyle bir kararı vermeden beni birazcık kulağıma fıslasaydınız bak bir şey söyliyecem” “Şimdi beni ne yıkıyor biliyor musunuz” “Bir defa o Ondört Nisan filan diye bir çirkef grubu var” “Bir onun ekmeğine kadayıf kaymağı sürüyoruz iki olur bir saniyenizi alıyım çünkü çok yıktı beni iki iki bu mücadele ettiğimiz taraf ayaklara kalkarak “işte bunlar bu kadar” diyecek” “bunu beraber konuşsaydık da böyle ortalığı ayağa peki birde şimdi benim şahsımı düşünün” “Ben şimdi Ulusal Uyanış Platformunu iğne oyasıyla bugüne getirdim” “Şimdi onlarla önce biz yani biz sizle beraber beraber olduk” “Aslında dikkat ederseniz ben başından beri çok ciddi şekilde sizin duygu ve düşüncelerinizin yüzde en azından seksenini benimseyen insanım” “Biz çekiliyoruz çekiliyoruz çekiliyoruz şimdi bundan kim zarar görür bakın ben size söyliyim bundan siz zarar görmezsiniz” “Trampet çalacakları söyliyim mi dün akşam  zannediyorum siz ayrılmak üzereyken bir metin geldi” “He şimdi o faks metninde görüyor musunuz Dokuz Işıklar mokuz ışıklar olmuşuz” “Güya ADD'ye sor aklımı köşesinden geçiyorsa namerdim” “Şerefsiz bir adamım. Şimdi suçluyorlar onun suçlamasının ben dün gece öğrendim ben Türkiyem grubuyla ADD'yi yan yana getirmiş olmaktan dolayı suçlanıyorum. Onu bana hayır hayır bilin bilin dün gece çözüldü bu Şener Eruygur'u buldum nedir bu sizin dedim şube başkanınızın yaptığı bu şerefsizlik değil mi dedim yani bu şerefsizlik değil mi” “Bunu dedim sizin Çankaya Şube başkanınız yapmış efendim ben tabi eleştirdim Anıt'ta çok eleştirdim dedim ki ya nasıl oluyorda burada saat birde herkes toplanıyor çelenk sunuyor efendim bir işte üç mart konuşması yapılıyor e birileri isimlerimizi yazarak yani TESUD mesud filan ben TESUD temsilcisiyim yazarak oraya şey yapıyorlar yanımda toplantı yapıyorlar bu yakışık alıyor mu filan dedim de ........ biri müdahale etti oradan onada ben sen oranın avukatı mısın dedim onların hepsi dedi teyit ettiler onay verdiler ya nasıl verir dedim” “Şu anda karşımda TESUD'un genel başkanı duruyor TESUD genel başkanı benim haberim yok bu işten diyor siz onun adını da yayınlıyorsunuz bütün dünya ya” “Siz dedim ya bu bölücülüğü sizde mi dedim benimsiyorsunuz “o sizin fikriniz” dedi ya kan beynime ya neysede peki dedim senin fikrin ne hadi benim fikrim senin fikrin yani bunu böyle olması mı dedim döndüm arkamı” dediği, Satılmış’ ın “O çok o inançsız bir kadın paşam o malasef” dediği, A. H. Tolon’un “Beyinsizde zaten bak bak ne kadar ama inanın tabi sizin gibi böyle orada demiştiniz hani toplan deyince toplanan değıl deyince dağılan bir ekip değil bu bu grupları yani aslında ben senin içine siniyor mu diye bir soru sorsanız ayrı mesele” “Ama ben bu grupları bir araya getirmek için iki sene sokakta koştum” “Ama şimdi keşke otursaydık konuşsaydık bunu hani ha yine ben ona takdir sizin ona birşey diyemem ona fikrinize saygı duyarım ben çalışmak istemiyorum derseniz nasıl zorlarım” “Karşı görüşte olan birilerini hele o portakal suratlıları bak geçen seferde onlar kazandılar hatırlarsanız bizim bütün ısrarımıza rağmen Türkiyem topluluğunu Cumhuriyetlere katmak istemediler dikkat hatırlıycaksınız” dediği, Satılmış’ ın “Rauf D. adına bile tahammül edemediler zatıaliniz söylediniz ya toplantıda” dediği, A.H. Tolon’un “……. yani biz birlikte birlikte çünkü daha yetmiyor bunlar yani hakikaten yetmiyor en başta da en zayıfta ee karşıda oturan” dediği, Satılmış’ ın “Ben şöyle bakıyorum olaya bakın”  dediği, A. H. Tolon’un “Şöyle bak bak izin ver birşey söyliyim izin verde bişey şimdi beni tabi kahrediyor ben şimdi gebersem daha rahat ederim şimdi bir karşı taraf “ha ha ha” diyecek bak iki gün önce bir araya geldiler dayanamaz diyecek iki bu portakal suratlı ondörtlüler ondört nisancılar o beni zaten mahvediyor” “İki birde şimdi dünden beri ADD madd nin bu şerefsizleri çıktı tabanındaki köpekler afedersin köpekler çıktı” “Ama bak onlara karşı “bu Dokuz Işıkçı ve bu adam burayı ele geçirecek” diyorlar rüyamda gördüysem namerdim bunlara koz vermeyelim şimdi siz nerelerdesiniz bilmiyorum Gülen hanım bana dediki ben dedi teklif ettim ama onların işi varmış dedi ben böyle telefonda değilde bir yarım saat bile olsa nerede” dediği, Satılmış’ ın “Otuz otuz kişi toplantıya gelecek onlara” “Onu onu onu bilmiyorumki onların çok problemleri var…..” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır geri dönmenize ikna etmiycem bak bişey söyliycem” dediği, Satılmış’ ın “Ha geri dönme imkanımız hiç olmaz şunu ben arz etmeye çalışıyorum size şimdi bizim bir basın metnimiz var basın metnimizi şimdi ben size gönderiyorum” “Hayır hayır basına da gönderdiğim için siz bir okuyun onu” dediği,  A.H. Tolon’un “Ama bak şimdi basına gönderirsen canım üstadım arkadaşım şimdi bak kızmak başka” “Bir tarafın eline koz vermek başka lütfen bak şimdi şimdi ben tamam saygı gösteriyorum fikrinize ama ya şu kadının eline o kozu şu karşı tarafın eline bu kozu şu ADD'nin tabanına o kozu vermeyin ya vermeyin ya en azından benim hatırım için vermeyin ya”  dediği, Satılmış’ ın “Yüz yüze geldiğimiz zaman bunları konuşuruz paşam da biz bunlarla biz sizi gayet tabi sizin yeriniz çok farklı lütfen lütfen onu öyle algılamayın” dediği, A.H. Tolon’un “Bizde öyle birşey anlatmak istiyorum siz bunlarla çalışamazsınız bak tamam” dediği, Satılmış’ ın “Mümkün” “Hiçbir konuda bir araya gelemeyiz biz bunlarla” dediği, A.H.Tolon’un “Tamam bak üstadım üstadım bak üstadım ona birşey demiyorum bak üstadım ama benim saygım var bakma biz orda masanın başında öyle olmaz böyle olmaz fikir tartışması ama bizim saygı kişiye saygımız var anlayışa saygımız var ben bir defa o kuruma saygım var ya Türkiyem grubunun bir elemanıyım ben saygım var”  “Birşey söyliycem şimdi bunu bütün dünyayı ayaklandırırda bunu teşmil ederseniz burada iki üç şeyden azap çekerim bir işte beceremedik ben beceremedim çünkü ben emek verdim bu işe bu beraber bir araya nasıl getiririz bütün herkesi diye iki bizim ulusal Uyanış Dayanışma Platformuna karşı eziklik hissetcem iki iki üç en ağırını söylüyorum size bizim mücadeleye karar verdiğimiz kişi ve kafada olanlar yani kendisiyle mücadele ettiğimiz grup” “Efendim bundan çok büyük karlık duya doğacak trampet çalacak daha çok parçalamaya çalışacak birşey daha söyliyim birşey daha o dahada ağır şu Ondört Nisancılar varya” “Şu her olayda afedersin afedersin böyle bacak arasına giren afedersin diyorum onlara koz veriyoruz onun için bence basın duyurusu falan yapmayın bu aşamada gene bak dönmeyin ama biz bir yerde konuşalım en azından ya ben gidiyimde bir yerlerde orada değil UPEC'te (UPec'te olarak anlaşıldı) değil kendi platformda yarın diyim ki kendi platformuma ya arkadaşlar bu şartlarda bu arkadaş he belki bizimde çekilme kararı almamızı gözden geçirmemiz lazım” “Ama ben çekiliyor olsam inanın bana bunu ikna ederdim kesin ben çekiliyor olsam bir tek size söylerdim ben çekiliyorum diye” “Hatta bana derdim ki biz çekiliyoruz belki sizde çekilin derdim”  dediği, Satılmış’ ın “Paşam biz bunu iki buçuk saat tartıştık yemin ediyorum dokuz buçukta”  dediği, A.H. Tolon’un “Ama bizi niye telefonla aramadın dostum”  dediği, Satılmış’ ın  “arkadaş bir araya geldik iki buçuk saat tartıştık yarıma kadar tartştık yemin ediyorum paşam size yarından sonra böyle bir karar çıktı kararımızı yazdık siteye koyduk sadece siteye koyduk ve şeye gönderdim ben gayet tabi dönem sözcüsüne gönderdim ben dönem sözcüsüde herkesin telefonlarına göndermiş sadece bu mesele onu bilmenizde fayda var paşam” dediği, A.H. Tolon’un “Ama bak şimdi basın açıklamasında tamam dönem sözcüsü dediğiniz bizim sayın Özbek mi” dediği, Satılmış’ ın “Bülent hayır hayır Bülent Bülent'e gönderdim ben” dediği, A.H.Tolon’un “Ha ha birşey söyliycem şimdi Bülent herhalde bilmiyorum Gülen hanım kimden almış haberi böyle birşey var dedi” dediği, Satılmış’ ın  “O toplantıya katılanlar varya belki sizede gelecek bilmiyorum toplantıya katılanların cep telefonlarına gelmiş” dediği, A.H. Tolon’un “Ben sizinle konuşmak isterim ama gece üç olsa beş olsa konuşmak isterim tamam bak kararınıza saygı gösteriyorum ona hürmet ederim efendim beş dakika bile olsa gelirim ben yani kaçta gidiyorsunuz onyedide mi gidiyorsunuz şimdi nerdesiniz siz” dediği, Satılmış’ ın  “Şey olabilir oda bu paşam şimdi bu konuşmada biz netice şey için değil yani görüşemeyebiliriz biz konuyu biraz uzun görüşmemiz lazım çünkü bu bize zaman yetmez eğer sizin içinde bir mahsuru yoksa yarın saat dokuzdan itibaren ben buradayım” dediği, A.H. Tolon’un “Bakın hayır hayır ama benim derdim şu bunu bunu teşmil ederseniz” “Üstadım aziz kardeşim kişilerin okuması değil böyle bir basına bildiri filan açıklama şeklinde yaparsanız” dediği, Satılmış’ ın  “Basına gönderdiğimiz şeyler zaten yayınlanmıyor paşam onun için bir endişeniz olmasın” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır benim efendim benim endişem Hurşit Tolon diye bir endişem hiç olmaz” “Benim endişem, iğneyle kuyu kazıp bütün bu sivil toplum kuruluşlarını beraber birlikte düşünmeye bu memleket hepimizin” “Ama ne yapıyım ki işte birinin kanadını bu kadar kıvırabiliyorum öbürünün kuyruğunu bu kadar bende bu kadar yapabiliyorum benimde gücüm bu kadar yani” “Size birşey diyim mi hem sağlımı hemde maddi varlığımı kullanıyorum” dediği, Satılmış’ ın  “Ayıp ediyorsunuz bunu biliyorum sağlınız bozuluyor benimde sağlığım bozuluyor ülkede olanlar karşısında gerçekten ama şimdi benim sağımda oturan bayanla aynı masada oturmayı ben kendime züll sayıyorum o hale geldim yani” “paşam bunlarsız da yapabiliriz biz” dediği, Ahmet Hurşit Tolon’un “Bakın bakın ha bir dakika onu demedim” dediği, Satılmış’ ın  “Bunlarsız bunlarsız farkı yok” dediği, A.H. Tolon’un “Bak beraber olalım demedim bak” dediği, Satılmış’ ın  “Hayır hayır farklı diğer diğer bunların dışında mesela Şenol diyelim işte o hanımefendinin sahibi olduğu şeyi işte yok şimdi aramızda da rahatladık biz niye pürüzün birisi oydu misal”  dediği, A.H. Tolon’un “Ama çok büyük pürüz ama çok büyük oradaki sıkıntımız neydi hep emri vakiydi hep emri vaki” dediği, Satılmış’ ın  “Çok büyük pürüzdü ama en az en az bunun içerisinde en az bunun kadar pürüz olanlar var” “Hem gücü yok hem pürüzü yok dolayısıyla öyle değilde paşam başka sivil toplum örgütlerini yani mesela” dediği, A. H. Tolon’un “Benim buna bir diyeceğim yok” “Şimdi benim bunların hiçbirine bir diyeceğim hiç itiraz etmiyorum bak bunlara” “……şimdi bu işte koşturan kimdi bendim” “……Add'nin adamları yayınlıyor bütün ADD'ye” “E şimdi bakın ondan sonra siz biz yokuz diyorsunuz ha   demek ki yani ben ben bu işin böyle çökmesinin  mimarıyım öyle öyle bak birazcıkta” “….gibi oldu bu iş onun için ama bak bunu diyorum şeye ve böyle ortalığı ayaklandırmayalım” “Belki şimdi bizde bunu oturcaz yarın kurulumuzda sabahleyin sizinle görüşürsek gündeme getiricez belki bizde çekilicez bir tek şey daha yormıyım sizi” “Bülent beyin karşısında oturanlar”  “Ali'den ….. geçmiş Ali'de dahil bu işe” “Efendim onlar meseleyi kavramış ağırlığını bu işe koyabilmiş ağırlıkta değiller değiller” dediği, 

Tape No:4270 da kayıtlı 05.03.2008 saat:16.50 de, A. E. ile yaptığı görüşmede; A. E.’ın “Şeymiş bu Türkiyem Grubu şey olmuş çekilmiş” dediği, A. H. Tolon’un “İyi yapmış bende olsam çekilirdim yani bende çekilmeyi düşünüyorum zaten” “Aa çok bile bile tabi çekilirkende hani biraz mevcut yapıyıda yaralıyarak yaralayacak laflar etmiş” dediği, A. H. Tolon’un “Aa işte ben onu yapmam ben yapmam onu” dediği, A.E.’ın “Yani bu adamlara sizin değerlendirmeniz nedir nasıl yapacak” “Şimdi ben onu yapmam tabi” “Değerlendirmeniz nedir nasıl yapacak bundan sonra” dediği, A. H. Tolon’un “Bende şimdi duydum muttali oldum olaya yani bi 15 dakika filan oldu arkadaşlarla bir araya gelirsek değerlendirecez ondan sonrada gidip dicemki tabi neden böyle bir karar aldınız dicem çünkü çok üzüldüm 2 seneye yakın emek verdim ben bu beraberliklere Efendim bu işi tabi” dediği, A.E.ın “Ya paşam yüzde binbeşyüz ben sizinle bu olayı kavrama yönlendirme yönetme ve belli bir amaca yönelik olarak gerekli alt yapıyı hazırlama konusundaki tekniklerin kullanılmasında hemfikirim bunu belki hissetmişsinizdir. bu benim halisane düşüncemdir” “Yani bu adamları niye kaçırıyoruz niye başkalarının kucağına veriyoruz” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim Bakınız şimdi ben çok candan bişey söylim madem dostane” “Candan bişey söylüyorsunuz şimdi bakınız orada inatlaşan unsurlar var bidefa Filiz  (H.)hanım bu ekibin içersinde bi problem” “Şimdi problem meseleyi kavrayamamış yani daha ruhsal bakımdan da kavrayamamış zihinsel bakımdan da kavrayamamış meseleyi” dediği, A.E.’ın “ (bulunduğu ortamdaki M.Şener Eruygur’a hitaben: “Hurşit Paşayla konuşuyom da şimdi”) şu anda yanımda Şener paşamda var selam söylüyo” dediği, A. H. Tolon’un “Bende hürmetler ediyorum. Bunu kavrayamamış bi defa iki” “Şimdi orda isim vermek istemiyorum birileri hala onlar kendi siyasi konumlarının çizgisinde duruyolar şimdi o çizgide durarak” dediği,  A.E.’ın “Şener paşam işaret ediyor o da çok merak ediyor çok merak etti sizden bir değerlendirme almak istiyor ona veriyorum saygılar sunuyorum iyi günler” dediği, A. H. Tolon’un “Peki sağolun sağolun” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Hurşit paşam saygılar nasılsınız” dediği, A.H. Tolon’un “Komutanım estağfurullah saygılar benden hürmet ederim çok canım sıkkın şimdi” “Şimdi arkadaşımız bildirdi bizde arkadaşları bir araya getirip bi değerlendirme yapıcaz” “Onun için haber verdik bikaç arkadaş bir araya gelecez” dediği, M.Ş. Eruygur’un “Tamam yani görüş bu derin görüş ayrılıkları bilmem ne” dediği, A.H. Tolon’un “Efendim bakın derin görüş ayrılıkları orada yaşanıyordu zaten gerçi bütün toplantılara sayın Ercan katılmadı ama size bunları ne kadar netlikle aksettiriyor T.A.komutanımız onu bilmiyorum yani şimdi bakınız ipin ucundan çözmek üzere, tutmak değil çekerek düğümü daha çözülmez hale getirme gayretleri var bi defa bu enteresan bişey bu çay yolu platformu garip bi tutumu var” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Onu alırdık ayırırdık yani o neki” dediği, A.H. Tolon’un “Ayırırdık ama bakın şimdi adamlara adamlar diyorlarki ya biz Türkiyem grubuyuz tamam eeetabi kendi genel başkanları konuşsun istiyolar e konuşmasıda lazım bizde istiyoruz bizde teklif ediyoruz konuşsun diye efendim siz şimdi hep kafanızda bir çizgi tenzi ederim yani onlara diyorum hep kafanızda ya bunlar ne dediler orda dün dedilerki efendim bunlar ortanın sağında ki ekiptir e ne olacaklar herkes sizin gibi ortanın solundamı olacak yani” dediği, M.Ş. Eruygur’un “Ortanın solunda olacak hali yokya tabi” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi Din diyolar din konusu burda geçmesin ya bu halkın dinini içinden çıkarıp atmadık ki biz” “Yani ne derlerse bakınız” dediği, M.Ş. Eruygur’un “Hep itiraz ettiler” dediği, A.H. Tolon’un “En Sonunda beni de patlattılar ikide bir böyle denirse biz burda yokuz biz burda yokuz yoksanız ya bende dedimki kardeşim böyle ikide bir tehdit etmeyin bizi ya ne demek ya biz birlik meydana getirdik şimdi bak komutanım ben zatıaliniz tabi  en yakın tanığısınız biz önce zatıaliniz biz ve TESUD bir araya geldik” “Sonra buna TEMAT’ ı bilmem işte Muharip Gazileri bilmem neyi kattık sonra buna işte onu kattık bunu kattık ondan sonra gittik şeyde yine beraberce Bursa mitinginde birlikte olduk bakınız bunu büyütürken bunlar geldiler kapımızı bunlar çaldılar bizim kim bunlar ha ondan sonra siz şeyle beraber olduk sizin ulusal birlik hareketiyle şimdi bakın ulusal birlik hareketi bizim platform ve içinde TESUD ta var efendim filan böyle yürürken bunlar geldiler kapıyı çaldılar beraberce bir araya geldik o zaman dedimki bunun bi tarafınada Türkiyem grubunu koyalım öyle mütereddit Türkiyem Grubu şey diilmi MHP dillmi efendim diil efendim diyorum ya diil anlamıyosunuz diil yani diil ama bunlar elbette liberal yani sizin siz derken o diil o gruba nazaran efendim daha çok tabi biraz daha muhafazakar ortanın sağında olabilicek ama yani kesinlikle bunlara karşı türbana karşı Atatürk devrim ve ilkelerine sıkı sıkıya bağlı ulusalcılığı kabul ediyo bilmem ne daha işin başında Türkiye’de dinin ve inançların istismarını bakın dinin ve inançların istismarını karşı çıkalım maddesini koydurmak için iki celse münakaşa ettik biz orda” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Doğrudur doğrudur söyledi bana Ali bana söyledi” dediği, A.H. Tolon’un “Bak iki celse” dediği, M.Ş. Eruygur’un “Yani dediki onlar koydurdular dini problem haline” dediği, A.H.Tolon’un “Hayır dini inançların istismarı Laikliğin korunması şimdi vay efendim din burda geçmesin ne geçsin Hristiyanlık mı yapacam yani” “Şimdi Ben size bişey söylim ordaki 3 pürüz. Hıı bide gönlüm arzu ederki benim diyorum bak bu benim ha siz orda oturuyorsanız biraz daha ağırlığı olacak şimdi ağırlığı onun ne demek istediği olacak bakın siz bi tarafta oturuyosun biz bi tarafta şimdi bunlar paslaşarak efendim ordan buradan e şimdi bunlar hep malup durumda hissettiler kendilerini dün dediler ki zaten bizim bu şartlarla beraber çalışabilme şansımız yok her keresinde e onların hatası yokmu onlarında var onlarda ne diyorlar bu şartlar altında biz bu işi götüremeyiz bu şartlar altında götüremeyiz e götürmezsen peki yaptıkları doğrumu eğri bunu niye böyle teşhir ediyorsunuz Dünya ya şimdi o portakal suratlının eline ekmek kadayıfı sürdük” “Bir O yetmedi heriflerin eline herif diyince biliyorsunuz kimleri kastediyorum” “Heriflerin eline trampet çaldırıyorsunuz iki bide bu kadar emek verdik ama gerçek ten gece gündüz emek verdik iğne oyasıyla, bütün bunları bi kalemde siliyosunuz hiç dolayısıyla şimdi komutanım bunu bi değerlendireceğiz arkadaşlarla bir araya gelecez şimdi bi 15 dakka sonra ondan sonra size bildiririm bir iki şimdi ben bugün M. G. i aradım” “Birlik Hareketinde ben Genel Sekreterlikten alındım yerine hanımefendi atandı gayet doğal dedi. Yani hoşuma gitti adamın dediği peki dedim ya sana bişey soracam e bu adam ıı.. sen tanırmısın senin vasıtanlamı orda” dediği, M. Ş.Eruygur’un “Onun gereğini yapacaz Hurşit le adım gibi” dediği, A. H. Tolon’un “Aynen ne dedim bak ona dedim bi mesaj gönderecem ben çünkü dedim bakın ADD ye laf atıyo bizzat Şener paşaya bilmem ne diyo bana Aliye gitmem demiş” dediği, M.Ş. Eruygur’un “Laf atıyor sana Sana atmış ahlaksız herif” dediği,  A. H. Tolon’un “Bunların hepsi dedim şerefsizce bişey bunu yapan o adam onun için dedim ona bi mesaj verecektim dediki vallahi efendim ben ne meraba derim konuşmam o herifle iğrenirim ondan ama bunu bilin ama dedi ki iş zamanlarında Şener paşamda yani tutuyodu o ekibi dedi ama şimdi eminim ki nefret ediyo oda” “ADD bu yayınların nereden yapıldığını ezbere biliyor ezbere biliyor ve bu işin hesabını görecek” dediği, M.Ş. Eruygur’un “Oldu Hurşit’ ciğim yani bil mukabele” dediği, A.H. Tolon’un “Biz buradayız biz ölmeyiz” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Biz bu işin bir yerinden tutarız ama” dediği, A. H. Tolon’un “hayır efendim biz yan yanayız siz bakın” dediği, 

Tape No:4271 da kayıtlı 05.03.2008 saat:17.26 da, Ahmet ile yaptığı görüşmede;  Ahmet’in “Baba şimdi senle ben bunu paylaşmak istiyorum bu yılki Şehitler haftası için Diyarbakır Valiliğinin özellikle bu en son İçişleri Bakanlığı Dernekler Dairesinin yayınlamış olduğu genelgeden sonra bizi tamamıyla devre dışı bıraktılar e yani bizim varlığımız yokluğumuz onlar için bişey ifade etmiyor ben bazı yerlere yazılar yazdım Genelkurmaya da yazdım bu yapılan yanlışların düzeltilmesi yönünde sizinle paylaşmak istedim yani bilginiz olsun. Bu yılki Diyarbakır’daki Şehitler haftası baya bi şey geçecek işte Mardin Yeşilli ilçesine bir fotoğraf sergisi açıyorum bu Çanakkale Şehitleriyle ilgili birde bi sinevizyon Cd si hazırladım 19 Mayıs İlköğretim Okuluna gönderdim onun dışında yine dilimizin döndüğünce faaliyetimize devam edecez fakat bu yılki Şehitler haftası na bizi uzaktan yakından devre dışı bıraktılar bilginiz olsun yani iki arada bi derede kaldık bilmiyoruz napacaz napalım ne edelim kime ağlıyalım” dediği, A.H. Tolon’un “Vallahi bi defa yerden göğe kadar haklı olduğunu söylim ama Bakanlık Şehit Aileleri Derneklerini dikkate niye almıyo onun cevabını bilemiyorum” “Hayır bi “Şehit ailesi olarak biz Şehitlerin aileleri yakınları olarak birlikte Dernekler Kanununa göre efendim bir tüzel kişiliği oluşturup bu insanları bi çatı altında toplamakla suçmu işledikki bizi dışlıyosunuz” dersiniz tabi” “Hayır şunu soruyorum mesela Muharip Gaziler Derneği kuramazsınız Türkiye adını kullanamazsınız Şehit adını galiba kullanamazsınız öyle şeyler biliyorum ben” “Hukuk dışı yasadışı efendim bir söylemi tavrı hiç benimsemeyin” “Baba senin oğlunum ona izin vermem” “Bak zor meşakkatli olmasına rağmen yapılacak her şey atılacak her adım yasalara uygun kurallara uygun efendim işte Türkiye’nin örf adet ve geleneklerine uygun olmalı aksi halde haklıyken haksız olursunuz” dediği, Ahmet’in “Kesinlikle komutanım şimdi elimde şu kalmış yani bu kısa bir sürede çözüme kavuştu kavuştu kavuşmasa ya toplayacaz yönetim kurulimizi derneği fesh edeceğiz neyimiz var neyimiz yok bunu Diyarbakır Valiligine hibe edeceğiz iki seçeneğimiz var yani sen Şehit ailesini tanımıyorsun ben mesela Valilikteki personellerlede görüştüm kardeşim diyor vatandaş olarak katılabilirsin fakat dernek olarak biz sizi tanımıyoruz diyorki Ankaradan Kırıkkaledeki derneğe yazı gitmiş” dediği, A. H. Tolon’un “Ama o zaman bişey söylim şimdi bi yerde siz hassasiyet peki Diyarbakırda federe kaç dernek var heralde yüzden fazladır” dediği, Ahmet’in “Komutanım şu anda Diyarbakırda kurulmuş olan bütün dernekler yediyüze yakındır” dediği, A.H.Tolon’un “Bak ne diyosun çağırıyomu bak çağırmıyorku” dediği, Ahmet’in “Hayır komutanım Şehit aileleri sadece bizi ve harp malulleri derneğidir” dediği,  A. H. Tolon’un “Efendim Ben o kadar çabuk anlarım sen söylemene gerek yok” “Şimdi 700 vilayet bir etkinliğe 700 derneği de davet ediyomu etmiyomu etmez” dediği,  Ahmet’in “Komutanım şimdi bizim Şehit aileleri Türkiye genelinde birkaç il hariç bu harp malulleri şubesi olan yerler hariç mesela biz Mardine yeni şube kurduk Mardin derneğimiz aktiviteye katılıyor Batmanda yeni kurduk Batman katılıyor Kırıkkale zaten yıllardan beri vardı katılıyor Türkiyenin bütün illerindeki Derneklerimiz katılıyor Harp Malulleri şubesi olan yerler bu yoğun baskılar neticesinde tamamıyla devre dışı oldu ha ilimizde de şu anda yasal bi dernektir fakat olmayan bi dernek üyesi olmayan bi dernek hatta ben bugün” dediği, A.H. Tolon’un “Ya onu işte 1 kişi bile olsa kurulu dernek 7 kişi  kurmuşmu derneği” dediği, Ahmet’in “Ama komutanım doğrudur şu anda 7 kişi kurmuş bu derneği çok güzel” dediği,

Tape No:3842 de kayıtlı 07.03.2008 saat:10.35 de Doğu Perinçek ile Bedri nin yaptığı görüşmede; TÜMEP’in bir yemekli toplantısından bahsedildiği, toplantıya “İlhan Selçuk, Hurşit Tolon, Şener Eruygur, YARSAV Başkanı, bu Danıştay, Yargıtay, Üniverstelerden” seçkin kişilerin katıldığı, Şener Eruygur’un ulusalcıların birleşmesinden  bahsettiğini anlatıkları D.Perinçek’in “Keşke şeyi esas söyleseydin o gün indirmek ve Milli bir hükümet kurmak mümkündü ona yanaşmadı Şener Eruygurlar Cumhurbaşkanı istifaya davet etseydin ...” dediği,

Tape No:4272 de kayıtlı 07.03.2008 saat:10.42 de, Süha ile yaptığı görüşmede; Süha’nın “Komutanım ben tuğgeneral Suha” dediği, A. H. Tolon’un “Aaa sevgili Süha paşam makamınızdaysanız şeyden gelim diğer telefondan gelirim ben size” dediği Süha’ nın “Makamdayım komutanım bi emriniz alim diye” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır Ben size bişey konuşucamda enteresan bi konuya tanık oldum size bildirim geliyorum 2340 a sağolun sağolun” dediği, Süha’nın “Ben arıyim evdeyseniz komutanım” dediği, A. H. Tolon’un “Yoo arıyorum ben hemen çeviriyorum çevriyorum canım sağol sağol” dediği,

Tape No:4273 de kayıtlı 07.03.2008 saat:12.15 de, Y. A. ile yaptığı görüşmede; Y. A.’ın “Komutanım ben emekli Deniz Kurmay Albay Y. A. Asam da çalışıyorum hatırlarsanız” “Sağolun efendim kusura bakmayın böyle rahatsız ettim” “Rıza paşa Bana bu cesareti verdi o söyledi” “Komutanım ee çok kısa şöyle ASAM da ben ee Başkan yardımcısı olacak pozisyona kadar geldim ama Askerden yardımcı yapmadıkları için bir başkasını aldılar” “Evet ben de açığa çıkmış gibi oldum Rıza paşayla birlikte çalışıyoruz ama kendime yeni bir iş bulmam gerekicek burada çalışmaya da devam edicem bu arada ee Rıza paşa kendimi size rapor etmemi söyledi özellikle sayın Haberal için” “Başkent Üniversitesi veyahutta Avrasya TV için vesair için belki yardımlarınızı talep edicem” dediği, A.H. Tolon’un “Olur yalnız ben bişey söylecim daha sonra konuşalım ben trafikteyim şimdi” dediği,

Tape No:4274 de kayıtlı 07.03.2008 saat:12.36 da, Ulusal Kanal ile yaptığı görüşmede; Ulusal kanal’ın “Alo Ulusal Kanaldan arıyorum sayın Hurşit Tolon’lamı görüşüyorum” dediği, A. H.Tolon’un “Evet ama bi toplantıdayım efendim ben” dediği, Ulusal  Kanal’ ın “……. genel yayın yönetmeni Ferit İLSEVER görüşecekti daha sonra arıyalım” dediği,

Tape No:4275 de kayıtlı 07.03.2008 saat:15.40 da, A. K. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Sevgili dostum Tolon” dediği,  A.K.’nin “Ha merhaba paşam nasılsınız” dediği, A. H. Tolon’un “Ne yaptınız? Biz toplantıdayız tabi herkes merak ediyor” dediği, A. K.’ nin “Şey işte personeldeydim şu anda da bir şeylerimiz vardı. Fikirleriniz ile ilgili bir program olmadığına dair bir yazı alıyoruz şimdi. Onunla uğraşıyorum da” dediği, A. H. Tolon’un “O benim şöyle biliyorum o prodüktör olarak anlaşmalı iş yapıyor size. Yani kadrolu memurunuz değil o sizin” dediği, A.K.’nin “Evet yani. Devletten bütün malzemeleri kullanıyor. İş yapıyor TRT ye dışarıdan” dediği, A. H. Tolon’un “Çekinir mi yani bizim şeyde konuşmaya mitingde konuşmaktan falan” dediği, A.K.’nin “Vallaha herhalde çekinebilir. Çünkü TRT ile iş yaptığı için” dediği, A. H. Tolon’un “Benim de tereddütüm var. Ama kendisi ile bir konuşacağım tabi. Sağolun çok teşekür ederim” dediği, A.K.’nin “Çok tekin bir insanda değildir yalnız” dediği, A. H. Tolon’un “Öyle mi? A hayır bana yardım edin. Bana yardım edin çünkü biz önerdik. Herkeste tasvip etti” dediği, A.K.’nin “Bilmiyorum ben çok yakın tanıdığım için birlikte de çalıştığımız için. Yani pek tekin bir insan olmadığını biliyorum. Ben size sadece bu kadarını söyleyeyim” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam. Sizi bilmezmiyim. Sağol teşekkür ederim” dediği, A.K.’nin “Yani size tam ters çalışan bir insan yani anlatabildim mi” “Askeriyeye tam ters çalışan insan” “Evet efendim. Öyle görünür. Fakat çok farklıdır kafa yapısı. Kafa tasçı ve şeydir. Bölgesel etnik bir kafa yapısı vardır” dediği, A.H.Tolon’un “Tamam. Kapatırız o defteri kapatırız” dediği, X erkek şahıs “Lütfen efendim arzu ediyorsanız. Hemen hemen bulacağım” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır hayır hayır şey yapalım en azından aramış olayım ben çünkü söz verdim ya ben aramış olacağım” dediği,

Tape No:4276 de kayıtlı 07.03.2008 saat:15.40 da, T.B. ile yaptığı görüşmede; A.H.Tolon’ un “Şimdi 12 Nisan da” “Ankara da” “Ehh çok katılımlı büyük çaplı bir ıh ıh miting yapılacak” “Bu miting için gerekli başvurular yapıldı duyurular yapıldı. Filan hepsi yapıldı” “Hıhh 15 büyük platform bir araya gelerek organize ediyor bunu” “Ulusal Güç Birliği Platformu düzenliyor” “Buna da 5 tane ana konuda konuşmacı işte hukuk vs de ben bu arada ve arkadaşlarımız ile beraber geçen toplantıda ısrarla dedim ki, bir öğrenci olmalı bir Türkiye nin Ziraatı tarım ı ile ilgili başındaki felaketi söyleyecek bir bu işi bilen ama ben odadan modadan istemem dedim ben oda moda Ziraat odası filan istemem. Bildiğim için söyledim. Evet. Filan dedim. Peki dediler. Neyse dediğiniz gibi bir tane genç kız” “Lütfeder kabul ana konuşmalar dışında yani şimdi lütfeder kabul buyurursanız zatı âliniz aslında başlı başına siz oturup bir saat konuşma yapacak iki saat konuşacak kişisiniz. Ama tekrar size danışarak bu önermek istiyorum. Kabul buyurursanız ııı… ama çok çok 5-6 dakika yı geçmeyecek tamamen Türkiye’deki Çiftçinin Ziraatçının Hayvancının çilesini dile getirecek bir konuşma yaparmısınız” dediği, T. B.’ nın “Tabi efendim emriniz olur ne demek hemde şevkle zevkle efendim ben yeter ki” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır ben bu konun profösürü olarak sizi biliyorum. Yani bu halkın karşısına geçipte arkadaş Türk çiftçisi böyle afedersiniz anası bellenmiştir. denmesini istiyorum da onun için” dediği, T. B.’ nın “Tabi tabi hay hay paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Peki ben öneriyorum bu heyete zatı alinizi kabul buyurursanız” dediği,

Tape No:4277 de kayıtlı 07.03.2008 saat:17.00 da, Ü. Y. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Estağfurullah, efendim çok büyük bir etkinlik olacak bu göreceksiniz” “Evet çok büyük bir etkinlik olacak” dediği, Ü.Y.’ un “Eminim çünkü çok artık nerden inceldi ise kopsun yetti artık bunların” dediği, A.H. Tolon’un “Efendim koptu da zaten. Yapıştıracak hali de kalmadı. Efendim biz muhterem hocam biz Bütün Ulusal Platformlar Güç Birliğini oluşturan ıhhh 15 büyük kuruluş ve onların yönetim kadrosu olarak ıh lütfettiğiniz bu fevkalede sıcacık yaklaşım dolayısıyla kalbi teşekkürlerimizi arz ediyoruz size” dediği, Ü.Y.’ un “Beni düşündüğünüz için bütün arkadaşlarıma saygı sevgi bu görevdir” dediği, A.H. Tolon’un “Hocam hocam. Hocalarımızın hocası, hocam bizi kim yetiştirdi. Hocam yetiştirdi işte saygılar sunuyorum” dediği, 

Tape No:4278 de kayıtlı 07.03.2008 saat:17.16 da, B. S.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Hocam ben Hurşit Tolon. Size Önce telefonla konuşmaya müsait durumdamısınız” “Hocam size derin saygılarımızı sunuyoruz. Yalnız ben değil şimdi bizim Ankarada mutlaka duydunuz. Oluşturduğumuz çok büyük bir aaah Sivil Toplum Kuruluşları Birlikteliği var. Ulusal Platformlar Güç Birlği” “Nazan hanım filan da bizde, İstanbul da da Nazan hanımın ekibi filan var” “Burada bugün sizin teveccühünüze sığınarak müsamaha ve müsadenizi ııı... birazcıkta kullanarak oy birliği ile sizi 12 Nisanın bir numaralı konuşmacısı olarak bu yönetim kurulu karar verdi. Lütfen kabul buyurunuz derim muhterem hocam” dediği, B. Süheyl B.’ nin “sayın paşam şeref duyarım çok memnun olurum” dediği, A. H. Tolon’un “Bizi çok onurlandırdınız” dediği, B. S. B.’ un “Şeref duyarım tabi ki.Ankara damı yapacaksınız” dediği, A.H. Tolon’un “Şimdi bakınız bütün heyet burada şimdi efendim hocam ııı...h buyurun duyamadım hocam” dediği, B. S. B.’ un “Herkese lütfen hürmetlerimi sevgilerimi selamlarımı iletiyorum bir kere lütfen iletin” dediği, A.H. Tolon’un “Söyledim bakın hanımefendiler beyefendiler efendim bu platform ADD ki zaten onu siz ııı... danışmanısınız. ADD heyeti burada. Bizi tanıyorsunuz Samsun a beraber gittik” dediği, B. Süheyl B.’nin “Tabi canım. Sizlerin olduğu her yerde” dediği, A. H. Tolon’un “Hocam bunu bilerek söyledim şimdi bir şey söyleyeyim mi Allahtan varsınız beraber yürüyoruz bu iş olmuştur hocam. Saygılar sunuyorum. Hürmetlerimle. 12 nisan C.tesi sayın hocam” dediği,

Tape No:4279 de kayıtlı 07.03.2008 saat:17.23 de, S.K. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Önce size bir görev terettüb etti kabul edeceğiniz samimi inancı ile biz onu bilerek eh oy birliği ile 12 Nisanın konuşmacısısınız efendim” dediği, S.K.’nin “12 Nisan ın konuşmacısıyım” dediği, A.H.Tolon’un “Biliyorsunuz Türkiyem grubu ayrıldı. Sonra ayrıntılarını anlatırım ben size” “Ayrıldılar. Biraz haklılar anlatırım siz gelince” “Haklılar yani. Onlar daha çok üzülecekti onlar üzüldükçe biz geriliyorduk. Biz gerildikçe başka şey sinirimiz bozuluyordu burada neyse biraz daha yumuşadı hava bugün ehh şimdi konuşmacılar kesinleşti. Iıı... zatı aliniz, Ü. Y.,” “Ü. Y. hoca varya Ü. Y.”  “Ü. Y. bizim N. M. hanımefendi” “S. B.” “Y. B.” “Şimdi bunun dört tane arası var” “11 de başlıyor” “Şimdi araları söylüyorum” “Aralarda G. Ç. var biliyorsunuz o hanımı hani şeyde Tarsuslu mu Mersin li mi bir hanım var hani. Köylü hanımı” “Şişman bir hanım var dünde” “G. Ç. bir, onuda biz önerdik zaten iki şey ıh, siz onuda tanıyacaksınız İzmirden Çiftçi ve Ziraatın durumunu anlatacak. Tuncer bey var iki. Efendim ıh şey üç bu ODTÜ den bir çocuk vardı. Konuşma yapmıştı genç çocuk” “Beş dakikalık aralar bunlar şey araları yani. Bu ana konuşmacılar siz beş ana konuşmacının dört arasında beşer Dakka söz verilenler” “Efendim. Onlar var şimdi işte bunun para kısımı filan geldi. Şimdi dağıldık ııı... bizde gidiyoruz. Arkadaşlarımın tek tek selamı var”  dediği, S.K.’ nin “Peki Türkiye grubu katkıda bulunmayacak mı” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır. Türkiyem grubu yok artık. Türkiyem yok kesinlikle yok. Ha oraya elamanlarını gönderir yok ama gelemezler biz onu gittik konuştuk çağırdılar ııı... gittik konuştuk Burada da şimdi toplantı da uzun uzun anlattık ııı... çok haklı yönleri var adamların yani burada hep böyle ııı... yani adamlar diyorlarki biz sizin ile olduğu gibi hiçbir konuda anlaşamadık. E siz ile biz bizemi bizemi bize ömrümüzün sonuna kadar sizin ile her işi yaparız diyorlar. Ulusal a”  “Ulusal. Birde diyor olmaz diyorlar yani. Bizden hiçbir dertleri yok hiç dertleri yok. Yüzümüze söylediler uzun uzun anlattılar. Siz dönün de hayırlısı ile konuşuruz onları” “Programınıza alasınız diye söyledim. Yani. Olaki Nazan hanım filan arar sizi” dediği, S.K.’ nin “Hayır bugün başkanlık kurulu yapacağım akşama”  dediği, A. H. Tolon’un “Onu söylemenizde fayda var.12 Nisan saat 11:00” dediği, S. K.’ nin “Evet saat benim için çok önemli” dediği, A. H. Tolon’un “12 Nisan C.tesi saat 11:00 de başlıyor saat 14:30 da bitiyor” “Onu kabul ettirdik. Onu iki bir gencimiz var birde o tarımcı konuşuyor o kadar” dediği, 

Tape No:4280 de kayıtlı 08.03.2008 saat:13.02 de, Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede;  U. Büyükçelebi’nin “Saygılar efendim Ufuk Büyükçelebi” dediği, A. H. Tolon’un “Dostum dostum ne güzel yazmışsın eline sağlık” “Fakat sana çok ciddi bir şey hazırlıyorum. Çok ciddi bir bomba pat.. o belgeyi bende var. Adımdan iyi biliyorum” “Geçen gün Sabancı Üniversitesinin bir profu bu T. A. denen adamın programında Atatürk ün Makatur ile konuşmasında bildiğimiz metnin olmadığını” “15 yılda Avrupada savaş çıkmaz şeklinde aslını bulduğunu filan oysa o metin eylül son günlerinde 1932 de New York Times gazetesinde yayınlanmıştı. Ve bunu kongre kütüphanesinde Washingthonda buldum. 1981 de Türkiye ye 100. yıl münasebetiyle ordu ikinci Başkan istemişti gönderdim. Benim arşivimde var onu bulacağım. Ve Allah sağlık verirse sen ağzına tıkacağın” dediği, A. H. Tolon’un “Ben ne yapayım efendim işte bende gazete yapmaya çalışıyoruz. Elimden geleni artık yapamıyorum da” dediği, A. H. Tolon’un “Yapıyorsun niye yapamayasın. Yani bak bugün hemen sabahleyin ilk önce biliyormusun her gün basın özetlerinde varsın bunun anlamını anlıyorsun tabi” “Her gün basın özetlerinde hangi basın özetlerinde Silahlı kuvvetlerin basın özetlerinde varsın” “Her gün varsın” dediği, U.Büyükçelebi’nin “Yoğun mu? Şey bizim Büyük” dediği, A.H. Tolon’un “Orası çok yoğun. çok yoğun” dediği, U. Büyükçelebi’nin “Bir gideyim dedim ama heralde” dediği, A. H. Tolon’un “Yani bu ara şey zaten şöyle bir on gün filan da bir on gün filan daha” dediği, U.Büyükçelebi’nin “Olur 10-15 gün sonra gideyim” “Bir yarım saat görmek beni rahatlatıyor de onun için” dediği, A. H. Tolon’un “Ben onu e ben onu ayarlarım” dediği, U. Büyükçelebi’nin “Kendimizi burada yalnız hissediyoruz” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır sakın ha” dediği, U. Büyükçelebi’nin “Peki Değerli paşam bu hani malum bir arkadaş vardı ya birkaç kez görüşmüştünüz” “Bu sizin ile tekrar görüşmek ister. Eğer müsait olur musunuz arasın mı sizi?” dediği, A. H. Tolon’un “Tabi arasın beni” dediği, U. Büyükçelebi’nin “Tamam peki. Onlarda kıvranıyor bir bağlantı kurmak için” “Vallaha Behiç size kırgın birkaç defa aramış. Çıkmamışsınız heralde “benimle görüşmek istemiyor” dedi. Dedim Hurşit paşa öyle bir şey yapmaz” dediği, A. H. Tolon’un “Yav bak şimdi bak şimdi” dediği, U. Büyükçelebi’nin “O öyle alıngan birisidir bilirsiniz yapısını” dediği, A. H. Tolon’un “Yav, ben çıkmamışım değil. Yokumdur Üstadım. Bak sonra ben şimdi bir şey söyleyeceğim. Benim eğer numarası aşina bir numaram değilse tasavvur etki telefonum da kırk tane elli tane aranmışlık oluyor. Öyle mi?” dediği,

Tape No:4281 de kayıtlı 08.03.2008 saat:13.09 da, Ufuk Büyükçelebi/B. K. ile yaptığı görüşmede; B. K.’ın “Kırgın size değil de. 1 Numaraya kırgınız. kırgınım yalnız. Neden söyleyeyim biliyoru musunuz Orada ki yoğunluğu ben biliyorum ben orayı Aradım, 2-3 sefer sesini duymak için şimdi bir ordan ses çıkmayınca hiçbir şey diyemedim. Dedim olağanüstü yoğunluk. Ama bir bakıyorum E. Ö. Bir bakıyorum F. B., bir bakıyorum afedersiniz ne kadar çıkıntı varsa onlarla sohbet ediyor. Şimdi biz burada ben paramparça olunca hiçbir sesini dahi siz de biliyorsunuz ki bunun bize sadece manevi yani haz veren ve güç veren değeri var. Yav insan bir sesini esirgeyince büyük yer böyle oluyoruz. Yani” dediği, A. H. Tolon’un “Bana izin verirmisin bu mesajı götüreyimmi” “Hayır ben yumuşatırım daha yumuşak bir ifade ederim” dediği, B.K.’ın “Yani ben oranın benim şimdi arkamda döndüğüm zaman baktığım zaman millet falan da yok görüyorsunuz işte pejmurda bir tek orayı oranın sesini bir şey istediğimiz de yok. Birsesini duymak. Bize yani oksijen oluyor. Şimdi bu çocuk Ufuk da öyle yani inanın bizi paramparça etmek için ama hiç umurumuzda değil. Ama neden orası var diye düşünüyoruz yani biz oranın şahsi varlığı ile” dediği, A. H. Tolon’un “Orası bunalmış durumda hakkaten bunaldı ya durumda. Bunaldı ya” dediği, B. K.’ın “Hayır yalnız efendim şimdi bizde orada sanki yani -30 derece de ki asker hangi duygu içerisinde ise biz de burada o duygu içerisindeyiz” “Yani bizi de oraya götürseler onların çoraplarını yıka deseler daha büyük bu işten zevk alacağız. Yani görev yapmış sayacağız ama o mehmetciği nasıl düşünüyorsa yani ona şey yapıyorsa 40 yılda birde biz yani E. Ö. e hı bir saat vakit yarım saat ayırırken 3 dakkada bize ayırsa çok mutlu oluruz yani çok oksijenimiz” dediği, A. H. Tolon’un “Ben bir şey söyleyeyim iyisiniz ama yani sağlığınız iyimi ben biraz endişelenmiştim bir ara. Sağlığınız için” dediği, B. K.’ın “Vallaha efendim yani ağlaşmak için söylemiyorum ama sağlığım falan iyi değil yani çok iyi değil gerçekten söylüyorum. Yani ben dengemi kayıp ettim. Yani ne şey kurabiliyorum” “Her şey kötü yani gece yarısı kalkıyorum. Kendi kendime konu.. ruh hastası bir adam oldum efendim” dediği, A. H. Tolon’un “Ben sözümü düzeltiyorum kızgın değil biraz kırgın galiba dedi yani adamcağızın günahını ben sordum ya ben kaç zamandır sesini duymuyorum” “Merak etmeye başladım dedim. O galiba biraz kırgınca söyleledi” dediği, B. K.’ ın “Efendim biz gerçekten sizin sesinizi duymak bizim için önemli ama yani bu meşgaleler arasında da yani vakit almamak anlamında” dediği, A.H. Tolon’un “Benim vaktimi almazsınız bende sizin ile beraber paylaşıyorum” dediği,

Tape No:4282de kayıtlı 09.03.2008 saat:12.58 de, R. K. ile yaptığı görüşmede; R. K.’ nun “İşte sayın Ali B.ile beraber Divan Otelindeyiz bir törene gideceğiz buradan” dediği, A. H. Tolon’un “ özür dilerim. Meşgul ettim sizi” dediği, R. K.’ nun “Yo yo istirham ederim” dediği, A. H. Tolon’un “O zaman hemen konuya gireyim. Bu 12 Nisan ile ilgili çalışmalar sürüyor. Ve bu konuda işte karar organında kararlar alındı. Konuşmacılar belirlendi. Efendim bunun tabi diğer ayrıntılı çalışmaları yapılacak. Tabi herkes bize bakıyor. Ve hep bu Bursa mitingindeki ciddiyet model alınıyor” “Eğer zat-ı alinizce uygun görülürse” “Önerildi de bu ıhh Salı günü yalnız özel olarak görüşmek üzere bir iki isim ile bizim Yücel i de istirham edeceğiz. Kabul bulursanız” “Şey ama tertip işine. Düzenleme işine. Çünkü antremanlı o, Çok anteramanlı bu işte” dediği, R.K.’ nun “Çok çok, düzgün bir çocuk” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim bir emir buyururlarsa saat 14:00 de Salı günü, Mülkiyeliler Birliğinde bir araya geleceğiz” dediği, R.K.’ nun “14:00 de Mülkiyeliler Birliğinde hay hay” dediği, A. H. Tolon’un “Mülkiyeliler Birliğinde zaten biz o çalışmaları yürütüyoruz. Şimdi ekip şefi olarak, yani şöyle söyleyeyim Karargahın başına oturtturmak istiyoruz onu” “Her platformdan üçer dörder kişi gelecek. Ama ben dedim ki komutanım oraya bir maestro bir orkestra şefi lazım. Şimdi konuyu bilmeden” “Olmaz onun üzerine dedim ki bak Ali bey ile mali bey ile olmaz bu profesör Ali bey ile filan” dediği, R.K.’ nun “Yücel uygun çok isabet etmişsiniz efendim” dediği, A.H. Tolon’un “Lütfederseniz uygun bulursanız” “S.K., N. M., S. B., şey ıh ıh ıh Yavuz bizim hoca Yavuz ıh ıh şeyci tarihçi profesör Yavuz, Ü. Y.” “O değil bu. Bu şeyde şimdi ADD nin bir genç kızı vardı” dediği, R. K.’ nun “Anladım komutanım” dediği, R. K.’ nun “Türkiyem Grubu mateesüf bu o bir grupların tutumundan dolayı ayrıldı”  dediği, R. K.’ nun “Sayın E. B. de burada biliyorsunuz oda Anadolu Ajansı Genel müdür yardımcısı” dediği, A. H. Tolon’un “Yalnız bu Salı günü beni affedeceksiniz bu ciddi çünkü ben orda ağırlığımı koyuyorum” “O bir toplantı ile çakıştı bu Salı Yücel ile ben orada olacağım. Lütfederseniz” dediği, R. K.’ nun “Peki efendim. Estağfurullah” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam aldım o mesajı” dediği, R.K.’ nun “E. E. konusunu” dediği, A. H. Tolon’un “Ben beş dakka sonra bizim devrenin toplantısına katılıyorum” “Devre varya” “Orada benim söylemem ben aynı zamanda TESUD temsilcisi orada ne diyeceğim yani söylemem kafanda olan bir şey varsa orda kalkayım konuşayım” dediği, R. K.’ nun “Şimdi bizim ben Erdoğan …… beye de telefon ettim” “Dedim ki. İzmir Caddesinde Türk Silahlı Kuvvetleri Güçlendirme Vakfın dan biz makul bir kira ile harika sizin geçen tanımladığınız gibi İzmir caddesinde hemen Gazi Mustafa Kemal Bulvarına iki adım ötede. Düzgün iki oda bir salon bir salem temiz baktık. Şirket için hazırlamıştık. Fakat şirkete daha büyük bir yere ihtiyaç oldu elimizde duruyor. Yani eğer bir oda bir bina alacaksanız” “Bir bakın bilgilerinize onu da söylemek istedim” dediği, A. H.Tolon’un “Derhal söylerim” dediği, R. K.’ nun “Efendim birde bu ne demektir böylelikle dedim bizim İzmirde olmanın bizim ilerideki düşüncemiz var. Biz olanaklar sağlarsak TESUD içinde hep konuşuluyor ya istişare kurulunda devre masaları teşkil edilmeli” “Yani biz böylelikle devre masalarına 62 lilerden elimizin ulaşabileceği TESUD un ulaşabileceği 62 lileride yaklaştırmış oluruz dedim” dediği, A.H. Tolon’un “Çok doğru demişsin abi. İstirham ederim Sayın Ali B.’ye hürmetlerimi iletirmisin birde bir şey söyleyeyim. İzledinse Cuma akşamı Ceviz Kabuğunu o Korgeneralin hıı ya natıkası tutuldu ya askeri operasyonların can alıcı vurucu noktasını bilemiyor. Bir çekilme hareketinin öyle çekil deyince çekilecek gibi harekat olmadığını onun planlamasının saldırı planlamasından çok daha karmaşık” “Ya İşte Osman T. konuştu beni burada hasta etti” “Verem oldum kalbim durdu” “Diyemedi ki beceremedi beceremedi beceremedi” dediği, R. K.’ nun “O konuda ciddi bir sıkıntı var kimse konuşmasın diye halkta bir tepki var efendim” dediği,

Tape No:4283 de kayıtlı 09.03.2008 saat:15.36 da, R. B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Çıkarlarımız ifade edildi mutad vechile çok az arkadaşımız geldi 42 43 kişi üzdü bizi tabi” “Efendim tabi biz mazerete mesela zatıaliniz i biliyoruz işte selamlarınız okundu orda ama Anakara da oturup da inanırmısın çok az arkadaşımız geldi bizde söyledik şimdi ben ordan çıktım bu bizim Washington grubunun bi toplantısı var ona katılmak üzere yoldayım hoş geldin diyorum seni kucaklıyorum” dediği, R. B.’ın “Sağolun Hurşit paşam çok teşekkür ederim yarın görüşürüz efendim” dediği, A. H. Tolon’un “Yarın şey var ııı siz gelecekmisiniz bu Uluslar arası Terörle mücadele Uluslar arası sempozyumu var Bilkent te” dediği, A. H. Tolon’un “Ben bugün Birle Birle de görüştüm bilginiz olsun” dediği,

Tape No:6215’ de kayıtlı 09.03.2008 saat:19.43’de A.Y.G. ile yaptığı görüşmede; A.H.Tolon’un “Şimdi bu masada ciddi bir iddaa var” “Şimdi bişey söylicem Bu masada ne tartışılıyodu biliyomusunuz olayın müsebebi Şevket bey” “Bütün masada bak söylediği tek şey şu her şeyi anladımda işçilerle kadeh kaldırmayı anlamadım dedi ya” “Bu Alev hanım bu alev hanım çok uyanık ha valla bizi tongaya düşürdü” “Zapsu  gibi geçirdi kafamıza” “Sen yalnızmısın bi dakka onlar 4 te gitti biz  6 da konuştuk” dediği, A.Y.G.’ün “Şimdi bunlar özel konular bu konular konuşulmaz” dediği, A.H.Tolon’ un “Nutku tutuldu adamın Ayyy telefonlar dinleniyo böyle konular konuşulmaz diyo bak” dediği, 

Tape No:4285 de kayıtlı 10.03.2008 saat:19.46 da, Erkan ile yaptığı görüşmede; Erkan’ın “Albay Erkan Komutanım rahatsız ediyorum kusura bakmayın ellerinizden öpüyorum” “Komutanım şahıs M. T. Komutanım” dediği, A. H. Tolon’un “yaz M. T.” dediği, Erkan’ın “Tekin emekli öğretmen” dediği, A. H. Tolon’un “Yaz oğlum emekli öğretmen” dediği, Erkan’ın “Köy Enstitüsü mezunu” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam o lazım bize” dediği, Erkan’ın “1931 yılı doğumlu Komutanım” dediği, A. H. Tolon’un “1931 doğumlu evet” dediği,  Erkan’ın “Adres olarak Komutanım Kale kışla köyü” dediği, A. H. Tolon’un “kale kışla köyü” dediği, Erkan’ın “Sulakyurt Kırıkkale” dediği,  A. H. Tolon’un “Sulakyurt Kırıkkale telefon” “Ne makbule geçti sağ ol” dediği, Erkan’ın “Sağ olun Komutanım emirleriniz bekliyorum” dediği,

Tape No:4287 de kayıtlı 11.03.2008 saat:18.34 da, Sinan Aygün ile yaptığı görüşmede; X Bayan’ın “Müsaitseniz Sinan Aygün başkanıma bağlıyorum efendim” dediği, A. H. Tolon’un “Saygıdeğer başkanım bu saatte rahatsız ettim özür dilerim müsait misiniz” dediği, S. Aygün’ün “Yo komutanım bu saatler benim çalışma saatlerim müsaittim emredin komutanım” dediği, A. H. Tolon’un “Saygıdeğer başkanım biliyorsunuz burada olağanüstü birliktelik oluştu UPEK Ulusal Platformlar Güç Birliği birlikte gelmek istiyorlar ben üstlendim bunu kabul buyurursanız hem o gün zat alinizi hemde sayın Mehmet H.’yi  ziyaret edeceğiz müsaitse programınız Perşembe günü” “Bu perşembe günü yarın değil öbür gün mesela 12 12:15 gibi bir 15 dakikalığına kabul eder misiniz”  “Niye öyle bi anormal saat verdim biliyor musunuz biricisini ben almadım da ondan öyle bir saat almışlar ki oradan hiç değilse dedim sayın başkan müsaitse ona uğramadan olmaz o iş peki dediler ondan sonrada 13:30 da genel kurul var tabi” dediği, S. Aygün’ün “Perşembe günü nerede bu yemek aaa saat 12 de şey geliyor bana ya büyük elçi D. B. geliyor” dediği, A. H. Tolon’un “O zaman dolusunuz peki 10 olsa” “Peki Perşembe günü 10 da sizdeyiz saygılar sunuyoruz hürmetlerimizle” dediği,

Tape No:4288 de kayıtlı 12.03.2008 saat:11.03 da, İ. Y.  ile yaptığı görüşmede; İ.Y.’in “Sayın komutanım İ. Y. Türkiye Gençlik Birliği İzmir Şubesinden” dediği, A. H. Tolon’un “Ha İlkercim bende seni arayacaktım iyi oldu telaştayız gözlerinden öperiz nasılsın” dediği, İ. Y.’in “İyiyim sizler nasılsınız komutanım iyi misiniz” dediği, A. H. Tolon’un “Sağol 15 inde sana öyle bişe dedik ama burada beklenmeyen bişe çıktı burada hava kuvvetleri komutanının kızının düğünü var tabii şimdi çok hassa bir konu bu kusura bakma ben oradayım onun için olmaz onun için özür dilerim özür diledim yani kusura bakmayın” dediği, İ. Y.’in “Çok çok rica ederim komutanım” dediği,

Tape No:4289 de kayıtlı 12.03.2008 saat:12.03 de, İ.Y.  ile yaptığı görüşmede; İ. Y.’in “Komutanım şimdi biz burada Hızır M. ile estopla” “İyi bir çalışma içerisindeyiz az önce Aydın B. hocamızla da arkadaşlarımız görüşmüşler sizlere selamları da var bizim burada sivil toplum kuruluşları ile çevremizi biraz daha genişletmek istiyoruz sizin özel olarak bizi yönlendirebileceğiniz kurum ya da isimler var mı acaba yemeğimize katıp kongremize katabileceğimiz” dediği, A.H. Tolon’un “Olmaz olur mu zaten şey söyleyeyim Hızır M. bilir birde sizi şey çok iyi tanıyor ııı Osman A.” dediği, İ. G.’in “Evet Osman A.” dediği, A. H. Tolon’un “Tanışıyor musun Osman A.’ yla.” dediği, İ. G.’in “Ben şahsen tanışmıyorum” dediği, A.H. Tolon’un “Bizim orada şey var ya ulusal uyanış platformu o oranın müdavimi ayrıca sizi televizyona falan çıkartırlar yani Osman A.’yla tanışıyor musunuz sen” dediği,

Tape No:4290 de kayıtlı 12.03.2008 saat:18.10 de, X Şahıs  ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “İyiyim. Dün akşamleyin bir cevap geldi Osman A. Albaydan sizin 30 kişi için gittiler Karşıyaka da ki öğretmen evine baktılar yalnız o tarihte öğretmenlerin gezileri mi seminerlerimi ne varmış o tarih full dolu onun dışında bir yerden daha bahsetti bana yerini söyledi ama bir yere daha uğraşıyorlar zannederim bu akşam döner bana bu bir” “Siz 12 Nisan’ı hemen programlayın 12 nisan saat:11” dediği, X Şahsın’ın “Tamam Eylül hanım gelecek bu konuda ayrıntılı bilgi onda” dediği, A.H. Tolon’un “Bütün dernekler ADD’ler falan herkes biliyor bunu çünkü biliyorsunuz burada” “Hayır hayır ne bayanı ya adı da Ulusal Egemenlik Buluşması burası yağmur gibi bu bütün egemenliği ilgilendiren konuların hepsi tamam mı” dediği, 

Tape No:4291 de kayıtlı 12.03.2008 saat:19.05 de, Mustafa Özbek  ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Saygılar sunuyorum nasılsınız iyi misiniz” dediği, M. Özbek’in “Hamdolsun çok şükür sizler nasılsınız” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam sakın üzülmeyeniz şöyle söyleyeyim hele siz hiç üzülmeyiniz, siz yapılacak her şeyi yaptınız her şeyi. biz de gece gündüz iki senemizi verdik anlamayanlar anlamıyor ama bir gün gelecek kafaları dank edecek onun için lütfen müsterih olunuz birinci ifade edeceğim buydu” “Yani siz biliniz ki siz neredeyseniz biz, bizim grubumuz orada ondan hiç endişeniz olmasın hiç ama hiç onu zaten Satılmış bey bana defaatle söyledi, sonrada gittik konuştuk adamcağız ne yapsın ne söylese bunların kafaları basmıyor gerçekten basmıyor inanın peki nasıl tahammül ediyorsunuz cevap etmeyeyim de ne yapayım” “Ha soruyorum etmeyeyim de ne yapayım hani sizin şeye benziyor sizde birilerine bir yerlerde şimdi görev aldılar tahammül ediyorsunuz da işte öyle. Şimdi ikincisi beni aracı yaptılar size olan yakılığımı sevgimi saygımı bilirler. Tanır mısınız bilmiyorum Eski Ziraat Fakültesi profesörlerinden Dider E. hamım var yaşlı 75 yaşında falan bunların bir Büyük Anadolu Vakfı diye bir vakıfları var aslında vakfın esas kurucusu Mehmet H.. Bunlar işte 50-53 tane öğrenci falan yetiştiriyorlar her ay her pazartesi Gölbaşındaki Patalya otelinde bir seçkin bir konuşmacı yemeğe katılanlara hitap ediyor. Hangi konu da olursa kendisi seçiyor konuyu. Vakti zamanında beni de onları öyle tanıdım iki sene önce beni konuşmacı olarak çağırdılar şimdi bunlar ısrarla çok dinledikleri için sizi birçok yerde, acaba sayın başkan gelip bizi onurlandırırlar mı diyorlar ne zaman için söylüyorlar ilk pazartesi 7 Nisan oluyor. Şey bunlar yani aklı selim sahibi insanlar orada ne oluyor 60-70 kişi oluyor isim onlar için önemliyse 80- 100 buluyor isim şeyse 50-60 a iniyor. Bir sürü insan tanırsınız da birde yaşları da var, eski Sıddık T.’mi ne merkez bankası başkanı filan da var yaşlılar grubu uygun bulur musunuz prensip de? Ondan sonra zaten onlar gelirler giderler ararlar” dediği, M. Özbek’in “Prensip olarak evet de bi bakalım yarın” dediği, A. H. Tolon’un “7 Nisan pazartesi sizi alıyorlar getiriyorlar yemekte yemek yeniyor beraber birde siz hangi konuyu tensip ederseniz bir saatlik bir konuşma yapıyorsunuz sonra soru cevap kısmı oluyor yemekten sonra saat 10 da da bitiyor” “Akşam evet efendim eşli gelen var eşsiz gelen var mesela ben eşli gidiyorum oraya ayda bir defa prensipte evet diyip sizinle görüşmelerine peki diyeyim mi” dediği,

Tape No:4292 de kayıtlı 12.03.2008 saat:21.55 de, Ü.Ö.  ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Saygılar sunuyorum bu saatte rahatsız ettim ama beni bağışlayın” “Şimdi ben bir konuda söz verdim o gerçekleşmedi sebebini hemen arz edeyim belki muttalisiniz takip ediyorum adım adım. Ben o görüşülen şahısla Kent Oteldeki yemekte beraber olacaktım beliyorsunuz ayın dördündeydi o yemek yani hemen hemen 10 gün geçti ama o yemeğe katılmadılar Ankara dışında oldukları için hafta sonu döneceğiz dediler ben geçirdiğimiz haftanın yani bugün Salı hatta Çarşamba bu gün pardon ben hafta sonunu da bekledim telefonuna iki kez aradığım bir konu için görüşeceğimi telefonuna not olarak bıraktım ama bana dönmedi. Ben aramaya devam ediyorum temas kurduğumda ileteceğim yani konuyu unutmuş değilim daha fazla gecikirsem merak edersiniz düşüncesiyle bu bilgiyi verme lüzumu hissettim size” “bir iki konuda da kendisi ile görüşmem de gerekiyor ama en büyük ümidimiz o kentteki işte toplu yemeğimizde hatta EMİNAĞAOĞLU’na bile söyledim EMİNAĞAOĞLU’na bile söyledim ama konuyu değil işte beklediğimi söyledim o söyledi işte Ankara dışında dedi filanca yerde bir panale katılacak hafta sonu dönecek. Cumartesi Pazar aradım dünde aradım düzeltiyorum pazartesi günü aradım not bıraktım. Bana geri dönmediler belki de şundan dönemediler onu da düşünüyorum benim telefon ama yooo şeyde mesaj pardon notta olmaz ee numaram yok ya benim” “Şey telefondan kaynaklanmıyor kartımdan kaynaklanıyor” dediği, Ü.Ö.’ın “Anladım anladım” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim ama aramaya devam ediyorum bir olasılığım daha var Eminağaoğlu vasıtasıyla bu hafta içerisinde bu işi mutlaka bağlayacağım” “Onu size arz etmek için rahatsız ettim” dediği,

Tape No:4293 de kayıtlı 13.03.2008 saat:21.46 da, M. D. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Sayın vekilim kusura bakma tekrar rahatsız ediyorum” “Havelsan yönetim kurulu başkanı yarın teşrif ediyosunuz dimi dedi adam bana burada ben yarın dedim efendim dedi randevu aldını ayyy beni afedermisin yarın için ha” dediği,

Tape No:4294 de kayıtlı 13.03.2008 saat:21.54 de, Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; T. Özkan’ın “Efendim ben Tuncay Özkanım bu saatte rahatsız ettim beni bağışlayınız nolur” dediği, A.H.Tolon’un “benim telefonum diil kartım ıııı şeysiz olduğu için işte numarasını göstermediği için haklı olarak cevap vermiyo onun için başka telefondan aradım sizi” “Şimdi burada kulağınız çok çınlıyo hemen hemen her gün bi kaç kez bu çıktığımız ve amaç sizin önde gittiğiniz yolda Allah gücümüze güç katsın” “Dinleyenlerde bundan nasibini alsın iki” “Dinliyolar ya şimdi bizi bak arada arkadaş kayıt ediyo şimdi dinlesin içinden böyle kelimeler bulur belki bişiyler bulurda nereye monte edeceğini düşünür arkadaş” “arz etcem size” “Burada Belki belki diil muhakkak biliyosunuz daha önce konuştuk burada bir sürü platform bir araya geldi bırak derneği yani” “Yani işte bu Ulusal Güç Birliği efendim Ulusal Birlik Hareketi, Anadolu Ulusal Dayanışma Platformu, Çay Yolu may yolu bissürü yani Platformlar şimdi birlikte ee düşünüyor birlikte üretiyor mümkün olabildiğince de o sizin bildiğiniz efendim işte şeyleri gidermek için uğraşıyor bütün gücümle aradaki işte bi şeyleri filen” “Şimdi eee bunun kararını aldılar 12 Nisan Cumartesi” “Ulusal Egemenlik Buluşması” “Bu konu emirlerinize intizar eder bunun kararı alındı müsadesi de çıktı” “Müsadeside çıktı bunun çalışması sürüyor 600, 700 kuruluş ee ben ayrıntıları size bilahare vericem sadece lütfededersiniz hem o gün için hem öncesi çok önemli”  dediği, T. Özkan’ın “Tamam Paşam gerekeni yapacaz” dediği, A. H.Tolon’un “Bunun Tek amacı var ulusal egemenliğimizin korunması” “Sizde bu sizin üzerinde durduğunuz bir konu” “Ben 24 saat kaydıyla aranabilirim lütfen öyle demeyin” “Biz Kendimiz efendim yapmayın istirham ederim buraya Ankara ya geldiğinizde konuşacağımız çok şey var” dediği, T. Özkan’ın “Pazartesi günü Ankara da olacam sizi rahatsız edicem efendim” dediği,

Tape No:4297 de kayıtlı 14.03.2008 saat:13.42 de, Turan ile yaptığı görüşmede; Turan’ın “Turan … saygılar sunarım” dediği, A. H. Tolon’un “Sevgili Başbakanım, ben Kocatepe Camine doğru araba sürüyorum ama siz olunca hayır” “Bende geleceğim, ben de geleceğim, gel, gel,gel, bu işin sonuna geldik” dediği, Turan’ın “Sabah mı, öğleden sonra Komutanım” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi, bunu itiraf edeyim ki söyleyemem” dediği, Turan’ın “Sabah mı öğlen mi Komutanım” dediği, A.H. Tolon’un “Niye söyleyemem biliyor musun, arabadayım, bilmiyorum da ondan kapatma davasının açıldığı gün ve saat” dediği, Turan’ın “buradaki Başsavcı Vekili Nihat Bey, Yaşar Paşam Kolordu Komutanıyken şeyde …” dediği, A. H. Tolon’un “Hatırlar mısınız Erdal Paşa ile falan Genel Kurmayda konuşmalarınızı” “Size bir şey söyleyeyim mi, şuanda devlet sizinle, birde silahlı kuvvetleriyle yan yana” dediği,

Tape No:4300 de kayıtlı 15.03.2008 saat:11.45 de, B. K. ile yaptığı görüşmede;  B. K.’ın “Alo, efendim günaydın, B.K.’ım ben Eğer müsaitseniz bir şey danışmak istiyorum” “Efendim şimdi böyle, bunun, yani orta yerde kalmaz değil mi, bu gelişme, altı doludur her halde, böyle, yalap şap bir iş değildir demi, bir görüşünüzü almak için şey yaptım” dediği, A. H. Tolon’un “Değildir tabi, yok yani, onu, o dosyayı iyi şekilde hazırlamışlardır, ancak” “Tabi, karar verici mercide olanlar, emsallere mi bakarak” “Mukayeselerini yaparlar” “Yoksa yenidünya konjöktörüne mi bakarlar” “Çok … dikkat değil mi, ilke önce Amerika Birleşik Devletleri balıklama atladı” “Yav, herkesten önce, burada yani, bizim kendi içimizde bile bu kadar balıklama atlamadı kimse” “Muhatabı olan bile, dünkü açıklama dışında, atlamadı balıklama da”  “Ne oldu ABD hemen balıklama atladı” “Burası Havai adası mı ya” dediği, B. K.’ ın “Sizi rahatsız ettim. Yani bu birden bire bize dokunmayın diye, böyle bir mesaj gönderir gibi bir şey çıkardılar efendim. Hem de bir ağızdan değil, iki üç ağızdan, … mercileriyle birden yapıyorlar” dediği, A. H. Tolon’un “Esas çarpıcı ne biliyor musunuz” “Bir takım dayılar vardı, üfledi mi mangalda kül bırakmıyordu” “Baktım dün süt dökmüş, baktım dün süt dökmüş” dediği, B. K.’ın “Ya işte bunun altında devletimizin kalmaması lazım diye düşünüyorum, yani altının dolu olması lazım” dediği, A. H. Tolon’un “Ama bütün mesele karar verecek en yüksek mercii, yapacağı değerlendirmede” “Hakikaten kendi vicdani kanaatleriyle, geçmişteki uygulamalardaki emsalleri de dikkate almaları ve gelişen bu durumu, o şekilde değerlendirmeleri ile olur ancak” dediği, B. K.’ın “Evet evet. Yani zaman geçtikçe bu işin ne kadar vahim olduğunu daha çok gözler önüne serilecek” “Şimdiden o paniklerden görülüyor ama bakalım” dediği, A.H. Tolon’un “Bakın bir komedi size söyleyeyim, şimdi elimde okuyorum” “Bu M. A.B., Posta da yazı yazmış” “Bu son günlerin, Genel Kurmay Başkanı, benim resmimi basmış, altına KIVRIKOĞLU demiş” “Mehmet Ali’nin köşesinde” dediği, B. K.’ın “Bakacağım. O arkadaşı benim sinir sistemim kaldırmıyor efendim” dediği, A.H. Tolon’un “Benim de kaldırmıyor da, telefon ettim” dediği, B. K.’ın “Hele efendim, Karargâhta ya da davetlerde falan onu görünce, böyle deliye dönüyorum, yani birde böyle şaklabanlık” dediği, A. H. Tolon’un “Ben sordum, Ufaklığıda çağırmışlar, Ufaklık var birde” “Barzaninin ufağı” dediği, B. K.’ ın “Evet, evet, ben onu merak ediyordum” dediği, A. H. Tolon’un “Benden bir de azar işitti ama ne azar” dediği, B.K.’ın “Ama nasıl, onu bakın” dediği, A.H. Tolon’un “Ne azar, herkesin içinde herkesin; Sen beni tanıyor musun dedim. Tanıyorum efendim, bilmez miyim dedi, sizi çok yakinen tanıyorum. E madem tanıyorsun beni, ben sana oradan çekil diyorum da, niye çekilmiyorsun dedim” dediği, B. K.’ın “Yani o, oralara girerek, ondan sonra onun, paraya taahük ediyor biliyorsunuz değil mi efendim. Yani ben ..” dediği, A. H. Tolon’un “Ama birileri de onlara işte yükleme yapmak istiyor, yükleme” dediği, B. K.’ın “Evet, ama yanlış değil mi efendim, yani, neyse” dediği, A. H. Tolon’un “Ama biraz da yükleme yapmak istiyorlar yani, bana bak sen böyle diyorsun ama öyle değil falan diyorlar yani” dediği, B. K.’ın “Öyle, işte mektup yazıyorlar onların üzerinden. Adam bir karargahta, bir Cumhurbaşkanın Köşkünde falan, böyle enteresan” dediği, A. H. Tolon’un “Öyle, öyle dolaşır zaten, onlar öyle hep, şey derler de, ben şimdi telefonda söylemeyeyim” dediği, B.K.’ın “Evet doğru söylüyorsunuz. Efendim saygılar sunuyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Kucaklarım, saygılar benden, sağ olun” dediği,

Tape No:4301 de kayıtlı 16.03.2008 saat:14.18 de, Ü. Ö.ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Efendim saygılar sunuyorum Hurşit Tolon” dediği, Ü.Ö.’ın “A muhterem Orgeneralim nasılsınız?” dediği, A.H. Tolon’un “Efendim önce özür diliyorum, bu kadar geciktim, kırk yılda bir, bir şey yapalım dedik” “Ama dün beraber olduk, akşamleyin” “Adamcağızın telefonu farklı” dediği, Ü.Ö.’ın “Anladım” dediği, A.H. Tolon’un “Ben ona üçtür mesaj bırakıyorum, dedim ki üçtür mesaj bıraktım, dönmediniz. Hem merak ettim, hem birazcık üzüldüm filan” “Nereyi arıyorsunuz, aradığım numarayı söyledim, efendim o numaram çoktan değişti dedi” “Şimdi, ben, sizin bir randevu talebiniz olduğunu ama özel bir konu konuşacağınızı” “İşte hepimizin saydığı, sevdiği. Efendim, bende tanıyorum kendisini, memnuniyetle dedi. Şimdi ben telefonlarını verebilir miyim dedim, derhal dedi ver. Takdim ediyorum” “Hocam sizin telefonunuzu bekliyorlar, ona göre randevu zamanı ve yeri konuşursunuz” dediği, Ü.Ö.’ın “Tamam, ben kendisini yarın arayacağım o zaman” dediği, A. H. Tolon’un “Lütfedesiniz, ben dün akşam görüştüm, biliyor yani sizin arayacağınızı” dediği, Ü.Ö.’ın “Tamam, çok teşekkür ediyorum, lütfettiniz Sayın Paşam” dediği, A. H. Tolon’un “İstirham ederim hocam, saygılar sunarım size” dediği, Ü.Ö.ın “Bir mukabele, çok sağ olun” dediği, A. H. Tolon’un “Bir ara görüşelim ortalık toz duman” dediği, Ü.Ö.’ın “Bu hafta içerisinde eğer müsait olursanız, hafta sonuna doğru bir araya gelebilirsek çok sevinirim” dediği, A. H. Tolon’un “Ararım, Cuma günü yalnız şeydeyim, Bursa, kısmet olursa” dediği, Ü. Ö.’ın “Bursa’dasınız” dediği, A. H. Tolon’un “Cuma günü Bursa’dayım, Perşembe günü Toplantı günümüz öğleden sonra, sabahleyin belki olabilir. Ben çarşamba akşamı ararım sizi” dediği, Ü. Ö.’ın “Tamam çarşamba bekliyorum efendim” dediği,

Tape No:4302 de kayıtlı 16.03.2008 saat:19.34 de, R. B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Gereği yapıldı” dediği, R.B.’ın “Efendim sağ olun, çok teşekkür ediyorum, çok sağ olun” dediği, A. H. Tolon’un “Bütün ayrıntısıyla gereği yapıldı” dediği,

Tape No:4303 de kayıtlı 16.03.2008 saat:23.51’de M. S. M.’ nun gönderdiği mesajda; “é@ 7 @Laiklik Elden gidiyor diyerek; cumhurıyet mıtınglerınde, simdi; Diyorlar. Her kes, demokra” yazdığı, 

Tape No:4304 de kayıtlı 17.03.2008 saat:12.46 da, M.Erdal Şenel ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Ya abi hiç sesin soluğun çıkmıyor ortalık kaynıyor ben diyorumki bu adamcağız ben aramasam aramayacak artık diyorum ha” “Büssürü şey oluyor ya ortalıkta” dediği, M.E. Şenel’in “Beklenen bir şeydi ben bunu her zaman bekliyordum” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır onu bekliyorsun da yani bu durumlara bakmak lazım filan” dediği, M.E. Şenel’in “Ama yani tabiî ki bakmak lazım birde bir hukuk devletidir bu devlet bu ülke yani hukuk ne ise odur yani hukuk ne derse odur” dediği, A.H. Tolon’un “Bakalımda adamlar hukukçu mu yalnız ha haaa canım” dediği, M.E.Şenel’in “O saldırıp duruyorlar şimdi koruma altına alıması lazım  tabi alınmıştır da yani büyük hedef oldu adam” dediği, A. H. Tolon’un “Tabi tabi sordum sordum varmış” “Sayın Sabih Kanadoğlu ile beraberdik düğünde Cuma akşamı Cumartesi akşamı sordum ona ben sayın Kanadoğluna hocam nasıl” dediği, M.E. Şenel’in “İyidir hürmetleri var oda” dediği, A.H. Tolon’un “Gördüm yeri yeri gördüm o hatta tavsiyelerde bulundum” dediği, M.E. Şenel’in “Ya söylediler şimdi orayı kazandıran onlar orası bize atıl bir yerdi galeri oldu orası” dediği, A.H. Tolon’un “Ya akşam bugün yarın filan büssürü yemeklerimiz filan var sana söyleyeyim mi. Yani ben bu şeyle buluşma işte bugün herhal değil artık saatte Tuncay da var efendim nedir o Çömez de var büssürü benim borçlarım var şimdi” dediği, M.E.Şenel’in “Tuncaya katılabilirim yani” dediği, A. H. Tolon’un “Ee Tuncaya söylim. Şeyi gördüm çok mahçup oldu of of geçen Salı akşamı nasıl üzüldü nasıl Çekirge Çekirge ben kendimi taktim ettim yapmayın efendim dedi yok Çekirge dedim ben Hurşit Tolon tanıyorsun galiba filan dedim ben aynı zamanda Ersin paşanında ço yakını Ersin diyorum Erdal paşanında çok yakını olurum filan yapmayın komutanım dedi. Eeee dedim ya sana bir şey söyleyeyim biz bu kadar sene önce” dediği, 

Tape No:7515 de kayıtlı 17.03.2008 saat:16.48 de A. T. Özkan ile yaptığı görüşmede; A. T. Özkan’ın “Paşam saygılar sunarım bir konferanstaydım şimdi telefondaki mesajınızı aldım” dediği, A. H. Tolon’un “Özür dilerim Ankaraya teşrif ettiniz mi” dediği, A. T. Özkan’ın “Geldim efendim Ankaradayım Atılım Üniversitesinde bir konferans verdim şimdi bi toplantıya gidiyorum” “.. paşam çıkar çıkmaz sizi arıyacam hemen” dediği, A. H. Tolon’un “O zaman şey Yeşil Vadide ...” dediği, A.T. Özkan’ın “Yeşil Vadiyede gelirim paşam ..” dediği, 

Tape No:7516 da kayıtlı 17.03.2008 saat:16.52 de A.T. Özkan ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Özür dilerim kaç zamandır kaç zamandır bu Erdal Şener…”  dediği, A. T. Özkan’ın “... paşam şeref duyarım çok mutlu olurum” dediği,  

Tape No:4305 de kayıtlı 17.03.2008 saat:23.15 de, G.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Yani benim arkadaşı gitti ben dönüyorum işte şeye yani yolun önemli bir kısmını geçtim az kaldı üçte bir kaldı yoldayım altlardayım” dediği, G. B.’nun “Resmiyle değilsiniz demi” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır hayır,,,,,,,,,” dediği, 

Tape No:4306 de kayıtlı 18.03.2008 saat:12.44 de, X Şahıs ile yaptığı görüşmede; X şahsın’ın “İstanbuldaki siyasallaşma toplantısı çok güzel geçti. Hiçbir karar beyan etmememe rağmen siyasallaşma kararını aldılar abi” dediği, A. H. Tolon’un “Çok güzel” dediği, X şahsın’ın “Yurtta birlik koydular adını” “Yurtta birlik koydular adını. Kurultayı kısa döneme çektiler yani Mayıs ayı içerisinde kurultayı yapmayı düşünüyorlar orda ilan etmeyi düşünüyoruz partiyi” “Bu şekilde yürüyoruz bu bilgileri vereyim hayırlı olsun önümüzdeki günlerde de bu yol haritasını için bir araya gelecez toplantı yapacaz 3-5 arkadaşla ve birgün sizinle beraber bir yerde bir çay içer durumu bir daha değerlendiririz” “Yarınki toplantıda. Kadınlar toplantısında bu 20 sine aldıkları için size sizde toplantıdaydınız şey yapmadık onu N. G. yürütüyor şimdi N. G. yürütüyor ondan sonra sizden tarih alacaklar sizin içinde bir toplantı yapacaklar” dediği,

Tape No:4307 de kayıtlı 18.03.2008 saat:16.49 de, G. Ş.Ç. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “12 Nisan Cumartesi günü Ankarada Tandoğan Meydanında Ulusal Egemenlik  Buluşması düzenleniyor. Bu Ulusal Egemenlik düzenlemesini ulusal egemenliğimize değer veren 1000 e yakın kuruluş meydana getiriyor ayrıca bizim Tuncay Özkanın Biz Kaç Kişiyiz grubu ile beraber oluyor bu iş” “Biz burada 5 tane akademik konuşmanın içinde” dediği, G. Ş.Ç.’in “Bir tane de beni istiyorsunuz” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır 4 tane halk temsilcisi istiyoruz 4 halk 1 tane anam  konuşsun diyoruz anam” “Bu anam bu anam 5 dakika konuşacak yalnız çünkü zamanlama öyle teknik konular 5 dakka evet ben gelecem de biz seni aldırırız anam oldu mu” dediği, G. Ş.Ç.’in “Evet ben geliyorum” dediği,

Tape No:4308 de kayıtlı 18.03.2008 saat:21.29 da, X Şahıs ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Muhterem valim saygılar sunuyorum nasılsınız efendim” dediği, X Şahsın’ın “Sağolun paşam çok iyiyim bende sizin hatırınızı sormak istedim. Siz nasılsınız paşam” dediği, A.H. Tolon’un “İyiyim muhterem valim iyiyim uğraşıyorum bildiğiniz çalışmalarım sürüyor efendim” “Hoca hanım yeğenlerim torunlar herkes iyidir inşallah efendim” dediği,

Tape No:4309 de kayıtlı 18.03.2008 saat:21.35 de, Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede;  A.H. Tolon’un “Ay yok bütün gün toplantıdaydım hayatım ya bu 12 Nisanla ilgili yönetim toplantısı var daha doğrusu yapı komitesi saat 2 de girdim saat tam 7 ye 10 kala çıktım arandığımı biliyorum ama kimin aradığını göremiyorum tabi” dediği, U. Büyükçelebi’ nin “Ben Perşembe günü Ankaradayım sizi ziyaret edebilir miyim” dediği, A. H. Tolon’un “Akşam üstü görüşürüz Cuma sabahı 7 de Bursaya hareket ediyorum ama akşamleyin görüşürüz” dediği, U.Büyükçelebi’ nin “Görüşürüz peki. 1 numarayı bir ziyaret etmek istiyorum müsait olur mu acaba” dediği, A. H. Tolon’un “Sormam lazım” dediği, U.Büyükçelebi’ nin “Bir sorarsanız ben Perşembe Cuma ordayım ikisinden randevu verirse bir” dediği, A.H. Tolon’un “Ama benim sormam mı daha doğru sen ha böyle bir niyeti var sizi aramayı düşünüyor derim oldu mu” dediği U. Büyükçelebi’ nin “Olur” dediği, A. H. Tolon’un “Yani ben talep ediyor olmam da böyle bir niyeti var oldu mu” dediği,


Tape No:4310 da kayıtlı 19.03.2008 saat:10.43’de Y. N. Öztürk’ün gönderdiği mesajda; “Mevlid Kandilinizi tebrik eder, hayirlara vesile olmasini dilerim. Prof.Dr.Y. N. O. HYP Genel Baskani” yazdığı, 

Tape No:4311 de kayıtlı 21.03.2008 saat:16.51 de, X bayan şahıs ile yaptığı görüşmede; A.H.Tolon’un “Eee beni aramışsınız telefonda kaydınız var kiminle görüşüyorum”, “Hurşit Tolon kim aramış olabilir”, “Tolon bir saniye. beyefendi sizi tekrardan kanaldan arkadaşlarımız aramış kimin aradığını bilmiyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Orası. Siz şeyi söylemiyorsunuz ki neresi olduğunu bilirim o zaman kimin aradığını” dediği, X bayan şahsın “Ulusal Kanal beyefendi burası” dediği, A. H. Tolon’un “Ha ordaki muhabir arkadaşım aramıştır. Oldu selamlar sevgiler sağolun sağolun” dediği,

Tape No:4312 de kayıtlı 21.03.2008 saat:20.42 de, X  Şahıs ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “ Dönüyorum şeydeyim işte Bursadaydım ya üniversitede”, “Dönüyorum şimdi siz nasılsınız” dediği, X şahsın “Bende Muğla’daydım üniversitede çok yoğun bir katılım   vardı televizyon proğramları yaptım” dediği, A. H. Tolon’un “Sabahleyin haberleri aldım” dediği, X şahsın “Ne görüyosunuz ne düşünüyosunuz” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim ee tabi bu zatların uzaktan hiçbir bağı olacağını değerlendiremiyorum yani yasa dışı bir işle burada şu var konuşmak niyetinde olanları susturma kararlılığı var” dediği, X şahsın’ ın “Öyle görünüyo öyle görünüyo bende düşünmüyorum ve  zaten yani seksen dört yaşında efendim böyle sabahın beşinde falan filan” dediği, A. H. Tolon’un “O orasını orasını yani orasını düşünmek hayal etmek bile şey yani bilmiyorum ama büyük söylemeyim büyük olaylara sebebiyet verirler yani” dediği, X şahsın “Evet evet yani aynı aynı endişeyi taşıyorum” dediği, A.H.Tolon’un “Burada bir ürkütme burada bir korkutma ben canına okurum meydan okuması var” dediği, X şahsın “Maalesef ve çok çok üzüntü verici” dediği, A. H. Tolon’un “Ama ama ama böyle devam eder mi zannediyorsunuz yani bu iş” “Etmet etmez etmez efendim etmez” dediği, X şahsın “Size verdiğim notları gördünüz dimi” dediği, A.H. Tolon’un “Gördüm gör eee muhteşemsiniz muhteşem” dediği, X şahsın “Manzara o işte” dediği, A.H. Tolon’un “Muhteşem muhteşem ben şey de de çok tabi ilgi gördük bu Bursa’da” “Efendim eee bende çok memnun oldum şimdi az kaldı işte bir iki saatlik bir bir buçuk saatlik yolumuz var siz de İstanbul’a dönüyorsunuz heralde” dediği, X şahsın “Bende İstanbul’da yarın yoğun programlarım var görüşmek dileğiyle” dediği,

Tape No:6244 de kayıtlı 25.03.2008 saat:23.16’da İ. E. B.’nin gönderdiği mesajda; “Birlestirmede bence OZBEK’İ DE unutmayin onlasinda oyle bi nizetleri oldugunu sezdimde” dediği, 

Tape No:6245 de kayıtlı 28.03.2008 saat:21.33’de S. T.’nin gönderdiği mesajda; “Tolon pasam pzt saat 15.30 BAROLAR BİRLİGİ BSK RANDEVU VERMİS. dilek maybek notu. saygilar” dediği, 

Tape No:6246 da kayıtlı 22.03.2008 saat:11.22’de S. U. ile yaptığı görüşmede;  S. U.’ın “… paşam rahatsız ediyorum Sayın Cumhurbaşkanıma mesajınızı iletim” ,“Sevgi ve  saygıyla çok teşekkür ettiğini..” , “Estağfurullah Allah sizlen gibi komutanları eksik etmemesini sizlerin eee ve çok kendisi sevdiğini ve çok emeklerinizin geçtiğini ve böyle gözleri dolarak çok değerli bir paşamızdır diye sende mesajlarımı ilet dedi üzerimde kalmasın” dediği, A. H. Tolon’un “Öyle bir Cumhurbaşkanının  başkomutanlığında çalıştığım için müştedirim mutluyum mesutum bahtiyarım” , “Zaten olmasaydı çoktan defterim bitmiştide”, “Çok teşekkür ederim bende onun için kalbi şükranlarımı kendisine ifada ediyorum” , “Keşke hep öyle olsa Cumhurbaşkanımız” dediği,  

Tape No:6247 da kayıtlı 24.03.2008 saat:11.58’de M.Erdal Şenel ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Ölme Ölürse korkusuyla şey yaşanmış orda” , “Canım iki defe iki üç defa doktor getirilmiş” dediği, M.E. Şenel’in “Efendim bu kalp krizi geçirmiş…. Takılmış bilmem ne var kalp hastası neyse” , “sağol bende özledim ya bişey bu hafta sonu” , “ben sizi bir yemeğe almak istiyoruz da beraber” dediği, A. H. Tolon’un  “Zaten ondan önce biraya gelcem hem sana bişey verecem” , “hem bir iki konu danışacam ” , “Bu Ş. M. nün yazıhanesini bilirmisin sen nerde” dediği, M.E. Şenel’in “Yo bilmiyorum” dediği, A. H. Tolon’un “… ben ona vermişitim onda vekaletim duruyor da o sürelimidir o Vekalet onuda bilmiyorum ya” , “…. Ayrıca bu şeyde de bitane olsun istiyorum bu meriç varya M. C. hani bu bizim beyeaz saçlı nın yardımcısı vardı öldü ya adamcağız ya sen hatırlıyorsun sanıyorum bu söyleyecem bi dakka  ııı  Sinop lu hani penisilin iğnesinden öldü yaşlı palabıyıklı  şeyi takip etti bizim bu Şehit Analarının davaladrını filan girdi” dediği, M.E. Şenel’in “… C. T. ..” dediği, A. H. Tolon’un “Görüşüyorum yav  yav abi herşey olur yani anlıyorsun sen” dediği, M.E. Şenel’in “… şimdi Bunlar iftira çamur atma” “mesela birini gözlatına alıyorlarmış O diyomuşki mesela Ahmet de var bu işin içinde hayda Ahmeti tutup götürüyorlarmış öyle şey olurmu ya” dediği, A. H. Tolon’un “… adam dün barbar bağırıyor bu ÖZKAN ” , “Yav diyor evine gelir diyor haberin olsun diyor dosyanın arasından şey çıkarırır diyor” dediği, M.E.Şenel’in “… ya tabi ekler belge ekler belge çıkarır” , “Onun için dikkat etmek lazım” dediği, A.H. Tolon’un “Aman herkes herkes hocam napıyor” dediği, M.E. Şenel’in “İyi hocamda işte Kongreden geldi  O da Bursadan geldi” dediği, A. H. Tolon’un “Hoş geldi A ben Bursadayım Cuma günü” , “Muhteşem şey oldu hayır üniversitede olağanüstü bir yakınlık ilgi o günde bu bomba patlamıştı şey yani bu haber patlalıştı” , “dedim yani Türk medyası şey yav medya ikiye bölündü yargıyı bu ne olacak ya” dediği, M.E. Şenel’in “Her şey bölündü Ülke bölündü çok kötü çok kötü” dediği,   A.H. Tolon’un “O İŞÇİ Partisinin başkanının bu günkü bi demece var okudunmu” dediği, M. E. Şenel’in “Tutuklamışlar onu ya” dediği, A.H.Tolon’un “Hedef Ordu diyo herif ” , “Ayrılıyor hayır şeyden ayrılıyor işte mehkemeye götürülürken” , “yada mahkemeden çıkarken ordu diyo” dediği, M.E.Şenel’in “Evet o öyle diyo elinde belge var herhalde bişeye güvenerer söylüyo”dediği, A.H. Tolon’un “Bişey söyliyimmi neyse ben şeydende bi randevü istedim işte o  bizim arkadaşımızdan” dediği, M.E. Şenel’in “Anladım” dediği, A. H. Tolon’un “Görüşcem onunla bakalım ne görüyor dün konuştum akşamleyin dışardayıdım yeni geldim dedi  çok yorgun böyle bezgin üzgün bi sesi var” , “Üst katından hiç sese seda yok” , “Hayır hayır arama sormada yok” dediği, M.E. Şenel’in “Ondan sonrada şeyi arayacağım çünkü” dediği, A. H. Tolon’un “Anladım öbür arkadaşı” dediği, M.E. Şenel’in “sana göre planlıyorum” , “hani üç kalyonl vardı ya Eskişehir yolunda güzel biryer” , “Varam… otobüslerinin.. hemen yanı” dediği, A.H. Tolon’un” , “O Recainin orada açtığı zaman bundan ikibuçuk yıl önce buraya geldiğimde iki gece oraya iki  grup götürdüm” , “İkisi birindede aileli gidildi bu şeyler filan gidildi Ruhiler Ahmet paşalar Selahattin paşalar filan gidildi” dediği,  

Tape No:6248’de kayıtlı 24.03.2008 saat:13.48’de G. E. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “.. size gelecek kitabı  aldım. …onu orayamı … buluduğunuz adresemi taktim etsinler şeyle gelecek herhalde kargoyla” dediği, G. E.’nin “Tam olarak neden bahsettiğinizi anlayamadım” dediği, A.H. Tolon’un “bi şey istediniz ya bi kitap gönderilmesini” , “tamam yalnız onun şeyini yaptırdım, açtırdım” , “orada ee dedilerki bunda program ne diyorlar Windows programı yüklü değil dediler” , “Efendim öyleymiş onu ayrıca yüklüyorlarmış o ber orada açtırdım Windows programını yüklettim yani açılıhp tekrar” , “ bu arada çok sıkıntılar var siz bilmiyorsunuz  tabi herkes her şeyden akla gelen her şeyinden altından öküzün altında buzağı arıyorlar onun için diyorum ben siçe  merak etmeyin şimdi ben eee bugün olmazda o şimdi bir arkadaşımla uğradım yarın veya öbürgün eee orası iş yeri sade  işyeri adresi verilecek o kadar” , “bana lazımsın … memlekete sağol ” , “daha memlekete çok lazımsın” dediği,

Tape No:6249’ da kayıtlı 24.03.2008 saat:19.08’ de  R. B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “İstirham ederim aradım canım yarın on otuz” dediği, R.B.’nin “Oldu efendim peki peki” dediği, A.H. Tolon’un “ Yarın on otuz sağol saygılar sunarım hadi” dediği, R. B.’nin “Peki hayırlı olsun sağolun …” dediği,

Tape No:6250’de kayıtlı 25.03.2008 saat:08.55’de M.E. Şenel ile yaptığı görüşmede; M.E. Şenel’in “… bu Hollanda da bizim dostlarımız var ya hani  gidiyoruz orda kalıyoruz” , “…cuma günü geliyorlarmış” , “Onlarla bir kaç gün ilgilenmem lazım” , “Onun için erteliyecem ya bunu” dediği, A. H. Tolon’un “Erteledik  bile” , “Yav istirham ederim ben şeye gidiyorum şimdi” , “…yani benim eskiden çalıştığım” dediği, M.E. Şenel’in “ Ankara dışınamı” diye sorduğu, A. H. Tolon’un “hayır hayır” dediği, M.E. Şenel’in “Anladım” dediği, A. H. Tolon’un “Çalıştığım yerdeki şeye” ,  “Yukarıdaki en üst kat yani en tepesine” dediği, M.E. Şenel’in “anladım anladım” dediği, A.H. Tolon’un “Bişey varmı benim söyletcem” dediği, M.E.Şenel’in “Valla işte  biliyon yok” , “Sen biliyorsun” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır yani senin ilave ettceğin bişey varmı  ona hazırlık yapıyordum şimdi ” , “Oraya gidiyorum işte bikaç şey aktaracam” dediği, M.E. Şenel’in “Yalnız onun şeyi olan alttaki hani  adamı” , “Varya onu benim yerime  onu bi söyle nolursun ya  bi şekilde yani  fırsat bulabilirsen çok dokunuyo yani ya ve..  Kapıyı kapattı bize birader  orayı ya” dediği, A. H. Tolon’un “Bide sana bişey söyliyeyim ya sana bi görev vermediler filan demiştim onu hatırladınmı” dediği, M.E. Şenel’in “Evet yani hatırlatsan iyi olur ama” , “Bi hatırlat … deki yani şeye bile gelemiyormuş de kendi kurduğu” , “… yere bile gelemiyormuş de kapatmış kapıyı de” , “İçimde dertti çünkü benim” dediği, A. H. Tolon’un “..söyliyecem” , “Ben bugün görüşcem efendim akşamda birisiyle  görüşcem yarın sana veya öbürgün bildiririm” dediği, 

Tape No:6251’de kayıtlı 25.03.2008 saat:12.03’de R.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Ben … O İstanbuldan gelen arkadaşı gördüm” , “Ona lisanı münasiple ilettim ayrıntıları bildiririm size” , “Zaten dolu olduğunuda gördüm” , “Yani konuya dolu” , “Bide O Almanyadan gelen arkadaş içinde geçen sefer zaten onu pek hoşnut kalmadığını da bizzat kendisi ifade etmiş çünkü bi takım eeee onun ifadesiyle şeyleri varmış … ondan donlayı  ben O arkadaşla çalışmam pek demiş” , “Bu bazı durumlarda kısıtlamaları varmış …” , “ondan dolayı yok yok demiş  ben onun için demiş filan” , “Bende söyledim işte arkadaşa O futbolcudan hayır  çıkmaz filan dedim bilesin” , “Şimdi akşam için nereyi söyleyeceğim ben bu adama sen düşündünmü akşamı” dediği, R.B.’nin “Nereye gidelim efendim” dediği, A. H. Tolon’un “… şeyi düşündüm ama nedersin” “…çiftlikteki merkezi”  dediği, R.B.’nin “Anladım anladım olur” dediği, A. H. Tolon’un “… başka bir yer varmı hani senin bildiğin veya şey var şu migrosun yanında Pine apple var bilirmisin orayı” dediği, R.B.’nin “Biliyorumda oraya çok uzun yıllardır gitmiyorum ben” , “…şeye gidersek kalabalığa yakınımıza adam oturtmam ben” , “… Park Foraya gidip orda bir oda var o odayı ayırtırsak” dediği, daha sonra oranın pahalı olduğundan bahsedererek R.B.’nin “Ozaman şey yapalım efendim nederler çiftlik yapalım ozaman” , “Merkezi yapalım” , “Tamam üç kişilik ayırtıyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Bide şey var orası çok güzel bidakkada bak  bu Sherton yanında ben onunla yemek yedim  onunda ofisine çok yakın” dediği, R.B.’nin “Evet o zaman merkezden ayırtıyımmı efendim” , “tamam üç kişilik ayırtıyorum” dediği, A. H. Tolon’un “tamam ben zaten sekizde sende olurum görüşcem ondan önce” dediği,

Tape No:6253’de kayıtlı 25.03.2008 saat:22.09’da İ. T. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… bir dost gurubu ile beraberim ama çok önemli bişey var siz yarın saat 9:45 ten itibaren müsaitmisiniz …” dediği, İ. T.’nin “Tamam 9:45 de dediğiniz yerde ...” dediği, A. H. Tolon’un “… sizi alacam bi dostuma götürecem” , “ O dostuma bu çalışmaları söylemenizi anlatmanızı istiyorum büyük bir birlikteliğin dostluğun oluşması için” dediği ve “ Boğaz sokak Sheraton ın sheraton ın önünden geç ana giriş kapısının önünden geç hemen sola dön işte boğaz sokak orası” , “… 7/1 polatkan apartmanı saat onda ben ordayım” diyerek buluşacakları yeri tarif ettiği,  devam eden konuşmasında “… senden ricam şu” ,  “Şimdi ben dostumla beraberim O Ona beraberce nerden başladık nereye geldik saat onda orda buluşuyoruz onda buluşuyoruz” , “on kırkbeşe kadar zamanımız var” dediği,

Tape No:6255’de kayıtlı 25.03.2008 saat:23.02’de G. B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… Sesimi de esirgemiyorum çünkü seni çok seviyorum. Niye kıkır kıkır sen gül öyle ” , “Çok muhteşem oldu ben seni, sen benim güvercinimsin biliyor musun?” dediği, G. B.’nin “Sen de benim herşeyimsin sen bunu biliyor musun? ” dediği, A. H. Tolon’un “… çok muhteşem bir şey oldu, yarın saat 10 da birileri ile görüştürüyorum. Haberal maberal, hayır ciddi söylüyorum, … yani başladım işe ”dediği, G. B.’nin “Yani dese ki arıtk bayramdan bayrama görüşeceğiz” dediği, A. H. Tolon’un “Yo yo ben sana yani bir şey söyleyeyim mi dünya bütün kız ber seni, şimdi geleyim sana ben. Sana bir şey söyleyeyim mi sen…. bak kıkı kıkı  ben sana bir şey söyliyimmi” , “Yoo çıktım oradan aslında bakarsan biraz da çıkmedi telifon falan herkesi aradı ben de bindim geliyorum” , “Çok muhteşem bir görüşme oldu ” , “Ve harikulade, harikulade bir cevap verdi şeye ” , “Temizeller operasyonunu başlatanlar, önce aynaya bakıp ne kadar temiz olduklarını görsünler dedi yahu” , “Benim yanım da dedi yav” , “Şimdi benden eleman ....tiyor, iyi düşün iyi düşün ” , “Seni seviyorum. Benden eleman ” dediği, G.B.’nin “Benim en son görmemeniz gereken halimi bugün gördünüz ” dediği, A.H. Tolon’un “Sana bir şey söyleyeyim mi sen sen benim görmeyi beklediğim halini gördüm. Sana yakışanı yaparsın sen. san san onurunu sen kişiliğini her yerde dim dik durarak ispat etmiş bir insansın o senin dik duruşundur, haysiyetindir onun da gereğini yaptın. Gurur verdin onur verdin benim sevdiğim neden bu kadar sana yüce olduğunun ispatıydı odlumu şimdi ” dediği, G. B.’nin “… ama bir dakika, önce beyefendiden izin alın ” , “O üç kişiye müsade etti ” dediği, A.H. Tolon’un “Neymiş o üç kişi olur dediği ya ” dediği,  G. B.’nin “Dedi ya. Girelim üçümüz girelim dedi ”  dediği, A.H. Tolon’un “İyi yaptım iyi yaptın ben de yavaş yavaş geliyorum şimdi çokça bak komacandan komacandan öpe öpüyorum” dediği,

Tape No:6256’ da kayıtlı 26.03.2008 saat:12.11’ de R.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… önce dün akşam için yürekten teşekkür ederim efendim ” , “Hakikaten çok çok çok yararlı oldu ” , “Çok güzel oldu. Şimdi arkadaşlarla tanıştırdım” , “Oradan şimdi çıktım ” , “İşte tabi nüanslar var, anlamada kavramada filan ” , “Neyse ama öyle yani çalışıyorlar hala ” dediği ve ofise gideceğini öğleden sonrada belediye başkanına gideceğini söylediği, devamında “Bu arada hesap numarasını aldım eğer müsaitseniz yazdırabilirim size” , “Lütfen. Bir de şeyi merak ediyorum, haber alınınca bugün bir şey açacaklar ya ” “Müsbet diye felan ” , “Şimdi Türk İş Bankası” , “Beşevler şubesi ” , “Parantez içinde 4219 kod numarası bu, 4219 ” , “19 Ankara” , “Hesap numarası” , “B.G.” , “… o bizim işte işlerden sorumlu ” ,  “0707832” , “Şükranlarımı sunarım” , “Şimdi bir şey daha arz edecektim. Şeyden ne haber, ee o daha belli olmadı değil mi?” diye sorduğu, R.B.’nin “Hangisi efendim ” dediği, A. H. Tolon’un “Hani bugün, bugün ” dediği, R.B.’nin “Hayır belli olmadı efendim” , “… gece falan öğreneceğiz onu” dediği, A. H. Tolon’un “Bir emrin var mı, benim yapacağım bir şey var mı?” dediği, R.B.’nin “… sağolun efendim, ama gelen haberler pek iyi değil ” dediği, A. H.Tolon’un “ne oldu yani nasıl diyorlar öyle, nasıl ...... ....... Öbür zaman da demişlerdi iyi değil filan diye ama ” dediği, R.B.’nin “Bugün akşama bir bir dinleyelim onu bir değerlendirelim” dediği,  

  Tape No:6257’de kayıtlı 26.03.2008 saat:19.49’da R. B. ile yaptığı görüşmede; R. B.’nin “Efendim bir çok şey tabi iyi kötü öyle gidiyor da. O hani siz bir, bir akademi gününde görüşmüştünüz birileriyle ” , “Hani birileri bir yere gitti de işte ne ...... hala dediler ” , “O rezistans o direnç aynen maalesef devam ediyor ” , “Evet aşağıdaki o işte, o bir kaç kişi halen daha hiç pozisyonlarını ..” dediği, A. H. Tolon’un “… birileri ona gittiler ” , “Adam da o gidenlere” , “Yani oranın üst düzeyleri gittiler. Bu giden” dediği, R. B.’nin “Üstte bir problem yok ” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır o yukarıdaki adam dediki … hayır neyse nedir” , “Bizim böyle bir tercihimiz yok dedi ” , “Dolayısıyla aşağıdaki herif, afedersin afedersin” , “Kıçını yırtsa bize ne alttakiler. çünkü üstteki, üsttekinin konuşmasını duydu ” , “Üsttekiler gitti, alttakiler gitmediki ” dediği, R.B.’nin “Hayır şimdi bu gün itibariyle o alttakiler, bir skoring yaptılar şeyde, o bildiğimiz yerde ” , “O skoringde aleyhimize çalıştılar yani ” dediği, A. H. Tolon’un “Anladım ama şimdi bunlar heyet halinde yani en üst düzey değilse de ort, üstün bir altıdüzeyinde” , “Gidip, bizim konuştuğumuz adamla konuştuklarında” , “O adam dedi ki hayır hayır böyle bir tercihimiz yok dedi ” , “Tamam öyle dedikten sonra şimdi alttakiler skoring yapsınlar, top oynasınlar, kafa atsınlar ne yazar, bir” , “İki, bu işin en tepesindeki adam bir tercih koymadı ortaya” , “Yani en tepesindeki adam dediki bin zaten tahditlerinden, bazı tahditlerinden dolayı kalsın bu iş dedim dedi ” , “Şey nasıl, açıldı, nasıl, resim nasıl?” dediği, R.B.’nin “… biz o konuda iyiyiz ” dediği, 

Tape No:6258’ de kayıtlı 26.03.2008 saat:20.15’ de A.P. ile yaptığı görüşmede; A. P.’nin “Komutanım emret” dediği, A.H. Tolon’un “Şimdi bugün gazetelerden birinde şerefsizler cumhuriyet mitinglerine  diyorlar bilmem ne okudun mu onları..” dediği, A. P.’nin “Genel olarak biliyorum yani  cumhuriyet mitinglerin hakkındaki yazı” dediği, A.H. Tolon’un “yapanlara da bilmem ne diyorlar ya” , “Bunlar bu kadar şerefsiz olur” , “Şimdi ben bunun için aramadımda esas aklımda iki gündür bişey var” , “sizde sen halen şeyle görüştüğümüz şahısla aynı yerdesin demi” , “tamam ya bana 2-3 sayfalık” , “Bu Iraktaki son durumla hali hazır yani son bir aylık iki aylık durumla oradaki Türkmenlerin ve Kerkük’ün durumu” , “3 sayfalık bilesir özet bilgi lazım ki kendimi güncel kılayım” dediği,

Tape No:6260’ da kayıtlı 27.03.2008 saat:12.05’ de S.T.T. ile yaptığı görüşmede; S. T.Tosun’un “… bir şey danışmam gerekiyor, şimdi bir defa tabi sabahtan beri arıyorlar. NTV aradı, işte o aradı, bu aradı, basın” dediği, A. H. Tolon’un “Milliyeti okudunuz mu Milliyeti.” , “Milliyet te adımız da sanımız da var ” dediği,  S.T.Tosun’un “... şimdi Tercüman başka bir konu yüzünden de arıyor sabahtan beri ” dediği, A.H. Tolon’un “Beni arıyor, beni de, ben soracaktım bak çok yaşa ” , “… başlığa baktım şimdi bir şey söyleyeyim, .. yav asıl çeteyi basmışsınız diyeyim dedim,” , “Avukat dediki deme dedi” , “… Şimdi 4 tane resim basmış oraya kim bunlar diyor ” , “O işte gazetelerde, bu haberleri yapanlar filan var, 4 tane gazetenin genel yayın yönetmeni felan, bunlar herşeyi biliyorlar, herşeyi yazıyorlar, herşeyi suçluyorlar felan” , “Ben de diyeyim ki dedim, ama avukatla konuştum, diyeyim ki dedim, yahu çete arayıp duruyorlar, asıl çeteyi bulmuşsunuz diyeyim dedim ” , “İşte gazetelerine bu işte meşhur şeyleri yazınlar. …4 tane, yani, Taraf ın, … Yeni Şafak ın, Star ın, bir de .. Sabah ın. Bunlar herşeyi biliyorlar, yazıyorlar, çiziyorlar filan .. kim bunlar demiş.”, “ İkinci manşet, alt başlık, Dehşet Senaryosu, bu dehşet senaryosuna göre, ..parti kapatılacak. Partinin başındaki şahıs siyaset yasaklı olacak, bu furyadan şimdi en yüksek, tepede oturan faydalanıp işin başına geçecek ” dediği,  S.T.Tosun’un “toplantıya iki günden beri gelmiyor, çok yakın dostu ve avukatı aynı zamanda” dediği, A.H. Tolon’un “ Şimdi şeyi söyleyeceğim, benim aklından şu geçiyordu bunu bana ne diyorsunuz, ne diyeceğim, herhalde bağımsız, adil Türk yargısı bunlarada kim olduklarını soracaktır. O beklenti içinde olduğumu söyleyeceğim diye düşündü ” , “Birinci konu için kim bunlar diyor ya” , “Ben bağımsız adil ve hepibizin güven kalnağı Türk yargısı herhalde bunların kim olduğunu da bir gün soracaktır.İşte tamam odlumu” dediği, S. T. Tosun’un “Peki… siz bunu platform adına söylüyorsanız ben bilgiyi danışmanımız veriyor İstanbul a diyeyim. siz direkt Ufuk Bey e vereceksiniz değil mi?” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır şimdi arayacak beni bunlarım Ankara temsilcisi arayacak beni” dediği, S.T.Tosun’un “yani söyleyelim mi platform adına öyle bir şey” dediği, A.H. Tolon’un “ Platform adına demeyin şimdi platform adına derseniz eksik olur.Şahsım adına söylüyorum dersiniz, platformu konuşuruz akşam üstü söleriz”dediği,

Tape No:6261 da kayıtlı 27.03.2008 saat:12.46 da Turhan Çömez ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “Dostum saygılar sunarım..” , “.. Ruhi Bey le beraberim, ikimizin de selam ve saygıları var.” , “Birincisi hemen söyleyeyim, ben bugün sayın HABERAL IN ofisini oradım sabahleyin erkenden, sekreteri hanımefendiyle konuştum ” , “Kendisi Ankara dışında” , “Yarın öğlene kadar zamanımız olduğunu söyledim. Yarın sabah bize bir randevu verebilirse mutlu olacağımızı, olmazsa önümüzdeki hafta talep edeceğimizi söyledim” , “İki, bugün için konuştuk ama sonra şunu düşündüm, niye belki az insanımız katılır bugün, sizce de uygunsa bugünkü toplantıda, biraz sonra katılacağım ben, bizim genel kurula efendim önümüzdeki hafta zat-ı alinizin isminden bahsederek burada olacaklar 10-15 dakika bizle dersem” , “Perşembe günü 2:30 dan sonra” , “Toplanmış olurlar sizi bekletmeyiz ”dediği, T. Çömez’in “Tamam efendim, memnuniyetle ” dediği, 

Tape No:6262’ de kayıtlı 27.03.2008 saat:13.16 da Y. Y. ile yaptığı görüşmede; A. H.Tolon’un “Saygı değer müsteşarım, Tolon hürmet eder” , “12 Nisan çalışmaları yapıyorlar, onun toplantılarındayım” dediği, Y.Y.’nin “ müsaitseniz yarın ben sizi sürpriz bir restoranta götüreyim orada biraz konuşalım” dediği, A. H. Tolon’un “ bugün perşembe ya, biliyorsunuz perşembe bizim şey, ama yarın siz müsaitseniz, yarın geleyim size” , “ öğlene doğru size geleyim ” , “restorant önemli değil ama sizle mutlaka beraber olmam gerekiyor, çok birikim var” dediği, Y. Y.’nin “ bizim çocuklar çok güzel bir yer açtılar da onun için, hem orayı da görürsün” dediği,

Tape No:6264’de kayıtlı 31.03.2008 saat:10.03’de M. Erdal Şenel ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… aldım haberi müsaitiz” dediği, M.E. Şenel’in “… cumartesi 5” dediği,  A. H. Tolon’un “Ben zaten bugün yarın seni görmek zorundayım, bir iki ciddi konu var” , “Sana iletmem lazım, o şeyle de görüşmemiz lazım, YARSAV daki arkadaşla” dediği, M.E. Şenel’in “… tamam ben anladım, benim de sana söyleyeceklerim var. Cumartesi günü 5 Nisan not alıyorum ” dediği, A.H. Tolon’un “Ya bugün ya yarına seni göreceğim, niye biliyor musun?” , “ o arkadaşa verilecek güzel bilgiler var” dediği, M. E. Şenel’in “Anladım anladım …peki” , “Konuşuruz. Şimdi bu dediğim yer neresi biliyor musun gideceğimiz yer” , “eski 3 kalyon, biliyorsun” , “Varan otobüsleri taşındı oraya” diyerek buluşacakları Sadovay isimli bir  yeri tarif ettiği, 

Tape No:6267’de kayıtlı 01.04.2008 saat:11.19’da S.D. ile yaptığı görüşmede; S. D.’nin “Komutanım günaydın” , “Dolaylı da olsa cuma akşamı için, davetiniz için teşekkür ederim” , “abi..Vakit mi, Vakit mi?” dediği, A.H. Tolon’un “Vakit” dediği, S.D.’nin “Yok bugün aldık biz Vakit” dediği, A.H. Tolon’un “Dünkünde, dünkünde” , “Benim önümde şimdi” “Bok etmiş. Müsait misiniz cuma?” dediği, S.D.’nin “… ya tabi canım ya ne demek ya” dediği, A. H. Tolon’un “Ahmet Abiyi de arayacağım da ondan diyorum” dediği, S. D.’nin “Ahmet Balıkesir de” dediği, A. H. Tolon’un “..ordan cevap verir canım” dediği, 

Tape No:6270’de kayıtlı 02.04.2008 saat:16.49’da Sinan Aygün ile yaptığı görüşmede; X bayanın “Sinan Aygün başkanımla görüşmek istemişsiniz hemen takdim ediyorum” dediği, A.H. Tolon’un “..... Kolay gelsin diyorum sizi meşgul etmek istemiyorum ama bir şey arz etcem” , “Günler azalıyor bayraklar konusunda lütfedeceğiniz talimatınıza ...” dediği, S.Aygün’ün “Ben İstanbuldayım onun notunu alıyımda şimdi aşağıda bakıyım nekadar bayrağımız kaldı bilgi veriyim ben size” dediği, A.H. Tolon’un “Ne kadar bayrak lütfederseniz o kadar mutlu edeceeğinizi biliyorsunuz” dediği, S. Aygün’ün “Tamam Komutanım mesajı aldım” dediği, A. H. Tolon’un “Çok sağolun var olun çok teşekkür ederim saygılarımı sunarım sağolun ne zaman arıyım” , “Ne zaman arıyım zatıalinizi” dediği, S. Aygün’ün  “Ben cuma günü geliyorum Ankara ya”  dediği, 

Tape No:6271’de kayıtlı 03.04.2008 saat:11.00’da Y.Y. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Sayın Müsteşarım günaydın saygılar benden efendim ...”dediği, Y. Y.’nin “Bu şeyle buluşacaksak bi yemekte beraber  buluşalım” dediği, A. H. Tolon’un “..Arkadaşla” dediği, Y.Y.’nin “Evet malum” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim bugün kendisiyle görüşcem söyliyecem kendisiyle ben haber verdim sizin beklediğinizi söyliyecem yani bugün saat üçte buluşcam kendisiyle” dediği, 

Tape No:6272’de kayıtlı 03.04.2008 saat:13.20’de Turan Çömez ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “Değerli dostum Tolon saygılarını sunuyor efendim” , “Meşgul etmicem zatıalinizi biliyorum ne kadar yoğunsunuz o görüştüğümüz dostumuzdan henüz cevap almadım bi kaç kez aradım telefonu sekretere çıkıyor sekreterine not bıraktım  takip ediyorum.. bir” , “İkincisi ben 14:30 belirttiğim yerin lobisinde olucam zatıalinizle mulaki olucam o buyurduğunuz gibi görüşürüz sonra yukarı birlikte çıkarız” , “Ben 14:30  da ordayım saygılarımızı sunuyorum size” dediği, T. Çömez’in “…tamam değerli paşam” dediği,  

Tape No:6273’de kayıtlı 03.04.2008 saat:14.25’de Turan Çömez ile yaptığı görüşmede; T. Çömez’in “ … efendim özür diliyorum tam olarak yeri bikez daha ben biraz Ankarayı iyi bilmiyorum da” dediği, A.H. Tolon’un “… Çankaya hastanesinin olduğu Büklüm sokak numara 71 ..” dediği, T. Çömez’in “Tamam efendim geliyorum” dediği, 

Tape No:6274’de kayıtlı 03.04.2008 saat:14.51’de Y.Y.’nin çektiği mesajda; “SayIn pasam acIlen 0312 241 00 92 nolu telefondan ararmsiniz. Y.y.” yazdığı

Tape No:6275’de kayıtlı 03.04.2008 saat:14.55’de Y.Y. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Benim bu telefonu aramamı istemişsiniz acele” , “Efendim şimdi aramışlar Y. Y’nun ofisi mi orası” dediği, X Bayan’ın “Hayır değil ama Yaşar bey burda acaba burdan aramış olabilir mi” dediği, A.H. Tolon’un “Verin o aramşıtır o arıyor evet” dediği, X bayanın telefonu Y.Y.’ye verdiği ve “.. şimdi müsait misiniz” dediği, A.H. Tolon’un “Bir toplantıdayım işte o dostunuz konuşuyor burada” dediği, Y.Y.’nin “Şimdi ikinci adama iletmek üzere bana haber geldi oraya iletin dediler yani şimdi yanımdan ayrıldı Birincisi Erdoğan sonuna kadar savaşacak Anayasayı bütünü ile değiştirecek” , “İkincisi Avrupa Birliği anlaştı Avrupa Birliği Türkiyenin üzerine gelecek Üçüncüsü Amerika ile beraber yeniden görüşüldü Amerikanan tüm istekleri evet dedi bunların içindeki bir taneside Füze Kalkanı olayı bunların hepsine evet dedi” , “ve sonuna kadar yani Cumhuriyetin kaldırılması için tüm stratejiler herşey tespit edildi anlatabiliyormuyum” , “İkinci adama iletilmesi” dediği, A. H. Tolon’un “Çok iyi anladım” , “… şimdi birşey söyleyeceğim ama konuştuğumuz kişi burda şimdi ben onunla biraz önce konuştum bu akşam ayrılıyor Ful dolu o çok uygun oldu öğlen veya akşam yemeğinde ama önümüzdeki hafta sonu dönüyor” dediği,

Tape No:6276’da kayıtlı 04.04.2008 saat:21.44’de Y.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “.. cumartesi beraber olacaz .. siz son konuşmacısınız” , “.. sizinle bitecek miting” “.. bir gün önce olursanız hani bir kaç konuyu konuşmak istiyoruz ki hani günün özelliği ne binaen bazı hassas hususlar var ..” , “özellikle yoksullluk, fukaralık, soygun, vurgun, satılan topraklar, bankalar,trakyanın 60 milyon dönüm arazisi filan işte hepsini biliyorsunuz size o kadar söyliyeyim size  o sizsiniz işte …” , “Artık bu çok ciddi bir olay olarak” , “öyle bir kahrolsun şeriat değil konu yani anlatabiliyormuyum” dediği, Y.B.’nin “Anlıyorum sayın paşam ..Tuncay Özkan varmı bu organizasyon komitesinde” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır konuşmuyacak” , “Ben konuştum bakın benim dostum arkadaşım işte bunları sizle başbaşa konuşma şansım yok şimdi Tuncay la oturdum yani Tuncay tamam proğramında veriyor şimdi Tuncay a dedimki bak Tuncay biz iki üç şeye karşıyız” , “askeri kimliği olanlar konuşmuyacak bir” , “siyasette belli bir süreci geçirmiş bilinen siyasi kimliğin çercevesi içine oturmuş kişiler konuşmuyacak yoksa herkezin bir siyasi inancı var” , “İki üç Yüzü bu mitinglerde eskimiş adamlar olmuyacak tamam dolayısıyla siz kaç kişisiniz biliyormusun” , “Ben size sayıyorum bir Ü. Y. ulusal egemenliğin millete kazandırılmasının tarihi sürecini anlatacak” , “Çünkü Ulusal Egemenlik buluşması” , “İki sizin ordan tanıdığınız oda sizi tanıyor zaten yakinen eeee İstanbuldaki sivil Toplum kuruluşları Birliği Başkanı Sayın N. M. Avukat” , “Bunun Hukuksal anayasal ve hukuki açıdan Türk Toplumundaki Ulusal Egemenliğin değeri ile bunun eee geçirdiğimiz işte son yıllardaki erozyona uğrayışını  anlatacak” , “Üç Türk Toplumunun Egemenliği içerisindeki Türk Kadınının Haklarını ve Bugünkü şeklini yada onun üzerinde oynanan oyunları N. M. Avukat N.M. Türk Kadınlar Birliği Başkanı ayrıca” , “Efendim ve bir gencimiz ortada konuşacak o Atatürkçü Düşünce Derneği Gençlik Kulübü Başkanı bir genç evladımız Gençlik sorununu anlatacak” , “Efendim  son olarak zatialiniz Egemenlik unsurunun Egemenlik olgusunun Ekonomik Bağımlılığı yada Ekonominin bağımsızlığı ile Egemenlik arasındaki İlişkiyi Türkiyenin işte Hortumculuğunu düzenini borcunu harcını topluma siz sunuyor olacaksınız” , “Şimdi üç tanede  arada Halktan Temsilci var üç” , “Bir Mersinden G. Ç. gelecek o kadın varya hani bir  hanım var hani ben Evlatlarımı yedi tane büyüttüm okuttum filan filan” , “Her Türlü feda işte o kadın gelecek bir iki Türkiyenin ilk Köy Ensitüsü Öğretmenlerinden 83 yaşında bir yiğit adam gelecek Türkiyedeki Ulusal Eğitiminin Yüce Atatürk tarafından atılan temellerinin o gün Türk Toplumunu nasıl sardığını bugün sen nasıl ATA ile bir eğitimin modellerinin olduğunu anafikrimi söylüyorum tabi onun ne söyliyeceğine karışamam ben onu anlatacak üç T. B. belki tanıyorsunuz” , “İzmirden gelecek oda Bugün Türkiyedeki Üretim yapan Tarıma bağlı insanlarımızın hem tarımsal alanda hem Hayvancılık alanında hem işte her türlü üretimde Avurapa Birliği ile  olan münasebetlerinden sonra bugün içine düştüğü vahim durumu anlatacak üç işte ana hattını size çizdim sonra ben sizle beraber olunca herşeyi anlatacam tabi” dediği, A. H. Tolon’un “ benim özel misafirim ben sizinle baş başa konuşacam yani diğerleri ile bir araya ge size bişey arzedeyimmi bu bu halka bilgi verecen bunun kimin yapıyor diyorlar  kim yapıyor diyorsunuz diyorum halk yapıyor diyorum halk bizim ne hükümet  ... defa öyle hükümetti Çankaya böyle bunlar yok yani bu kez Türk Milleti Türk Halkı Ulusal Egemenlik buluşması adı altında yapıyor buz buluşmazsak birileri buluşuyor” dediği,

Tape No:6277’de kayıtlı 05.04.2008 saat:20.34’de Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “… 12 Nisanı unutma” dediği, U. Büyükçelebi’nin “Yarın ikinci manşet gaztenin o” , “Halk konuşacak diye manşet attım” , “evet öğle yaptım” dediği, A. H. Tolon’un “Yemin ediyorum bu defa halk konuşacak” dediği, U. Büyükçelebi’nin “Bayan Kendi nin fotorafınıda koydum öncülüğü yaptığı şeklinde bilginiz olsun” dediği, 

Tape No:6278’de kayıtlı 06.04.2008 saat:14.53’de R.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Şimdi abi yarın öğlen gibi  benim Kemal N.ile bir yemeğim var” “Sabahleyin .... ondan sonrada yarın akşamki şeydeki konuşmacı benim bu gidiyoruz ya biryere nedir o” dediği, R.B.’nin “Kentteki mi” dediği, A. H. Tolon’un “Yok abi Kenteki değil hani beraber gidiyoruz ya bir iki defa” , “Gölbaşı ndaki gelmedimi sana kağıt” , “…ben sana kağıt geldi biliyorumda”  dediği, R.B.’nin “ben giderim siz konuşmacı siz olduktan sonra” dediği, A. H. Tolon’un “… hayır onlar kağıt yazıyorlar gönderiyorlar ya hani adresin orda kayıtlı diye” “Şimdi yarın akşamki konuşmacı benim oraya biraz erkence gidecem ama görüşmemiz gerekiyorsa programı ona göre düzenliyeyim” dediği, R.B.’nin “Efendim şöyle yarın çok kritik bir gün muhakkak sizinle öğleyin K. N. ile yemeğe gitmeden önce” , “Bir on dakka muhakkak bir görüşmemiz lazım” dediği, A.H.Tolon’un “Onbir buçuktan sonra sana gelirsem riskli olur” , “Gelmem gitmem senin toplantın bitince şeye gel merkeze” dediği,

Tape No:6279’da kayıtlı 06.04.2008 saat:20.01’de S.B. ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “… bu gizli numaralı telefonlara cevap vermeme  uygulamasını ne zaman başlattınız da biz size ulaşamıyoruz mecburuz başka bir telefona” dediği, S.B.’nin “… rahatsız ediyorlar komutanım birileri musallat oldu  gizli numaradan arıyorlar devamlı bende uğraşmak istemediğim için şey yaptım” , “Ama tabi  sizler gibi büyüklerimize sıkıntı oluyor doğru” dediği, A.H. Tolon’un “telefonu normale ve gizliye dönme şansı olmayan kartı öyle olanlar ne yapsın” , “napıyor Elena” dediği, S.B.nin “Elena iyi komutanım”dediği, A.H. Tolon’un “ çocuklar” dediği, S.B.nin “büyüyor yavaş yavaş okula devam ediyorlar”dediği, A. H. Tolon’un “ cadılıklarıyla güzellikleriyle” , “… bişey söylicem bir bu Ölüdeniz deki” “Tabiat parkı  nedir neyin nesidir onu bilirmisin sen” , “Başındaki adamın kimdir neye yarar ne iştir İbrahim  ismindeki adamıda tanırmısın” diye sorduğu, S.B.’nin “Evet tanırım eski İbrahim denen arkadaşı çok iyi tanırım ordaki” dediği, A.H. Tolon’un “…Metin Ö. isminde bir zat tanırmısın orda” diye sorduğu S.B.nin “tanımam komutanım” dediği, A.H. Tolon’un “Bir butik otel yapmak üzere uğraşısı var oralarda” , “Orda bir şey yapmak istiyor bu adamın bu tabiat parkı denilen yerde ufak bir kamelya gibimsi  bişey var” , “Su sporları yaptırmak istiyor fakat İbrahim bey bana bak arkadaş diyor adamı yaşatmam  burda diyor ha” , “.. bana da vereceksin diyor olmaz öyle şey diyor  ...” , “… biz onun diline iğne batırsak” dediği, S. B.nin “şimdi bu bi önceki vali döneminde oraya geldi ama” , “Mersin giden sayım vali döneminde gitti geldi ama bu şimdi valiylede tanışır diye biliyorum ” , “şey yani devlet devletçi ifade eden devletten çok çekinen yani zaman zaman buraya işte milli istihbaratın jandarma vesaire gelipte o kamelyaya giden gelen olduğu zaman hani beraber olduğumuz ortamlarda hep böyle çok devletçi havalarda olan ama” dediği, A. H. Tolon’un “işte orda ben ben orda bi Dakka dedim ya hop hop  orda bizim dedim oranın imparatoru bizim arkadaşımız” dediği, S.B.nin “komutanın 1000 yatlık marina yaptık biliyormusunuz şeyimiz yok evimiz halen yemin ederim 64 bin euro taksitim var yani” dediği, A.H. Tolon’un “Ulan a İbrahim 13 tane dükkanın olacak oraya imparatorluk haline getireceksin” , “Ondan sonra adamın biride gelicek orda bitane bilmem ne kurucak  su sporları yok arkadaş benide ortak edersen diyceksin” dediği, S.B.nin “Komutanım komutanım şimdi özür dilerim lafınızı kesmiş gibi oluyorum affedersiniz şimdi bu  ilçe jandarma komutanı Binbaşı M. U.” , “İstihbarat komutanı olarak şeye geçti alaya” “Bak bana iş sorup duruyor söyliyim istiyorsanız ...” dediği, A.H. T.’un “Söyle hemen hatta istersen ben söyliyim” , “Sen söyle.. şu olaya bir eğilsin o kadar” , “…  bu adam ordan gider abi bu ...” dediği, S.B.’nin “… zaten 13 tane dükkanı varsa hemen” dediği,

Tape No:6280 da kayıtlı 07.04.2008 Saat:10.44 de G.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… arıyor bizi artık Bülent Akarcalıoğlu” , “Dün ama enteresan gelişmeler var  şimdi telefonda olmaz” , “Artık ne zaman anlatayım dönüşte şey enteresan gelişmeler var” dediği, G.B.’nin “Olumlu mu” diye sorduğu, A. H. Tolon’un “Çok özel çok özel bişey şeye çok kızıyor ikili oynuyor diye ama çok özel” , “Uzun boylu aptala çok üzülmüş  …” dediği, G.B.’nin “He o çok ikili oynuyor bizimkileride üç şey üçüde söyledi  falan diyor halbuki  hiç üçümüz söylediği bir şey yok söylediyse öteki söyledi” dediği,A. H. Tolon’un “Hayır bide şey gitmemiş bak Selda oraya gitmemiş dün” , “Benden seni sordu geli.. gitcekti galiba öyle bişey duydum ama galiba bir işi vardı falan dedim yok dedi zannetmiyorum senin için gitsin siz gitmediniz mi dedim hayır gitmedim  dedi halbuki adam bana ne dedi onlar gelecek dedi” G. B.’nin “Gelecek dedi evet” , “Tamam şey Beyhan aradı beni orda başkent” dediği, A.H. Tolon’un “Şu aptal dediğim” , “Ha biliyorum doğru bugün günün var bide adam var bide arkasında toplantı var” dediği, G. B.’nin “Tabi adam var toplantı var” dediği, A.H. Tolon’un “Şeyde de komik işler var herif bugün şimdi uçma sakın üçüyle beraber” , “Bülent diyor ki şimdi bana” , “Aynı gün saat 16 da Süheyl B.’nin mülkiyelilere aynı salonda  bizim oturduğumuz yemek yediğimiz salonda” dediği,

Tape No:6281’de kayıtlı 07.04.2008 saat:16.19’da M.Ç. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Sağolun iyiyim çok teşekkür ederim izliyorum programları harukuledesiniz” “Birde olağan üstü bir destek verdiniz ona da şükranlarımı sunarım” dediği, Murat’ın “Sağolun estağfirullah ne demek komutanım birşey soracağım” , “Şimdi hem bu Cumartesi günkü Miting öncesinde şey yapmış oluruz diye düşündüm hemde açıkcası hani bir sürü tartışmada böyle kimisi doğrudan kimisi dolaylı bir şekilde hedef gösteriyor Şener Paşaya ben ulaşmaya çalışıyorum bana o konuda yardım edebilir misiniz” dediği, A.H. Tolon’un aktaracağını söylediği, M.Ç.’nin “Hem miting öncesi hemde bu işte yok Ergenekonda bir işareti şu oluyor bu oluyor yani bir kere benim kardeşim varsa bilen gelsin neyse ben burdayım diyebilsin” dediği, A.H. Tolon’un “Şimdi birşey diyeceğim yani Bu Ergenekon işi çok komik bir iş” dediği, M.Ç.’nin “Ya işte Özden Ö.’nin” “ o Günlüktekiler” “Yani bütün bu tartışmalar ilk ve son defa cevap verebileceği bir imkan yaratabilirse çok mutlu olurum yani gerçekten” dediği, A.H. Tolon’un “Ben size bir bilgi vereyim mi Tarih 26 Eylül 1966 Gazetenin başlığı Yeni İstanbul” , “Manşet Barzani Tırnak içinde ikinci hedefimiz Türkiyedir dedi İsviçre televizyonuda Doğu illerimizle birlikte Adana ve Sivasın dahil edildiği Kürdistan Haritası gösterildi” , “Avrupada Kürtçülük lehine Propaganda hızla yayılıyor Gazetelere Türkiyeyi içine alan Kürdistan Haritaları veriyorlar sene 2006 Rauf P.’nin haritası bakın çakışmaya sizi kucaklıyorum” , “.. elimde şimdi onu çoğaltıyorum sana gönderiyorum sonra” dediği, 

Tape No:6076’da kayıtlı 08.04.2008 saat:10.56’da M.Ş. Eruygur ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Komutanım saygılar sunuyorum Hurşit Tolon efendim” , “… bu şerefsiz neyse bilmem nelerle nasılsınız siz” , “Ben size tahmin ediyorum canınızı son derece sıkıyor ama ..” , “Birkaç tane yol var” , “Yani birinci yol şu gerçi ona da bir imkan var ...yani birinci yol bana rahmetli Uğur Mumcu şöyle birşey söylemişti siz şeyi hatırlayacaksınız 1992 yılında bunlar genel kurmayın gizli hesabı filan diye birşey yayınladılar filan hatırlıyor musunuz o olayı” “O zaman rahmetli Uğur Mumcu bana dedi ki ya böyle tekzibden mahkemeden önce sağlam bir köşe yazarı tercihen eğer uygunsa aynı gazetenin baş yazarına konunun duruşunu anlatıp onun böyle olmadığını yanlış yorumlar yapıldığını söylemek daha kestirme yoldur mahkeme şimdi mahkemeyi açtın ayrı başlık duruşma başladı ayrı başlık ikinci celse ayrı başlık kazandın ayrı başlık kaybettin apayrı başlık” , “… şimdi tam bu sırada bu M. Ç. var ..” , “..U. D. la çalışıyor” , “Bu sağlam bir insan…” , “.. Star TV de yani Doğan ın TV sindeler…” diyerek, M.Ç.’nin röportaj konusunda görüşme isteğini ilettiği, M.Ş. Eruygur’un “Şeyin amacı belli Hurşit Paşam yani bunlar işte silahlı kuvvetlere yönelik bir opererasyon” dediği, A. H. Tolon’un “… o kesin ben de öyle diyorum dün … Patalya otelde bunlar mutlaka duyar açtım ağzımı yumdum gözümü lan dedim tamam yeni bir isim takarsınız şimdi dedim buna da Estergon dersiniz dedim” , “… Radikal de bir yazı var ..” , “… Berkan mıdır nedir o var orda” , “Getiriyor lafları bu diyor Cumhuriyet Mitingleri ile … … yıllar önce başlayan .. ERGENEKON .. kimsede bilmiyor nedir her neyse bunu devam ettiriyor … ve arkasından diyor ki bu diyor cumhuriyet mitingleri ile devam ettirildi” , “.. cumhuriyet mitinglerin de yapıcısı sizi söylüyor” , “…İ.B.” , “.. AKP ... psikolojik savaşın böyle planlandığını önce danıştay saldırısının yaşandığını ve geniş katılımlı cenaze töreni son yılların en büyük laiklik yani hükümet karşıtı gösterisi olduğunu daha sonrada cumhuriyet mitinglerinin geldiğini mitinglerin başında ise bütün bu planlamayı yapan ..eski komutan sizin adınızı veriyor..” , “Ergenekon un Yakın Tarihi4, 4.şey 4.gün evet şimdi burda yazmış ne diyor pazar günü çıkan yazıda da anlatmaya çalıştığım dönemin 2 kuvvet komutanı birleşmiş milletler genel sekreteri Koffi Annan ile görüşmek için New York a gider KKTC bilmem ne H. Ö. ü aşamamış bir anlamda yenilgiye uğramışlardır filan Kızıl Elma koalisyon ardı filan bu saçmalıkla 2004 ocak ayında darbe yapmayı çok istemiş bazı yüksek rütbeli cuntacı emekli subayların bulunduğu sivil toplum örgütleri bu komutan ın emekli olmazdan önce devlet imkanlarını kullanarak hazırladığı plan ve strateji sayesinde katarak gibi ortaya çıktı …”, “Hepsinin de başında 2004 ocak ayında darbe yapmayı çok istemiş bazı yüksek rütbeli cuntacı emekli subayların bulunduğu sivil toplum örgütleri bu komutanın emekli olmazdan önce devletin imkanlarını kullanarak hazırladığı plan ve ... başta amaçlanan Kızıl Elma Koalisyonunu genişletmek bütün Anti AKP filan filan CHP lideri Baykal ı karşılamaya ve tam tersi CHPliler Devlet Bahçeli yi karşılayıp uğurlamaya vesair atlıyorum bakıyorum 2004 ağustosunda emekli olan o komutanın karargahında hazırlanan plan bazı aksaklıklar da olsa yürüyordu plan kabaca şuydu 2004 ocak ayında satılmış ve vatan haini medya işbirliği yapmadığı için 28 şubat vari bir post modern darbe yapılamamış AKP hükümeti devrilememiş ama bu kez medya dışardan kuşatılacak kompleksle kapılıp AKP karşıtı havaya girmesi sağlanacak bu arada geniş kitle desteği sağlanacak eylemler yapılacak önce medya ardından hükümet üzerinde baskı kuruluyor psikolojik savaş böyle planlanmış önce Danıştay saldırısı yaşandı bakın şimdi Alpaslan Aslan adlı bir saldırgan danıştay binasında ölüm saçtı sonrada yakalandı saldırgan türbanı yasaklayan kararları nedeniyle eline silah almıştı ya bu adam ben dinciyim diyor” , “Gerçi saldırgan son zamanlarda daha çok ULUSALCI çevrelerle vakit çevirmiş biriydi …” , “… geniş kitleler inanmak istediği şeye inandı sanki aldatıldı bakın geniş kitleler inanmak istediği şeye inandı geniş katılımlı cenaze töreni son yılların en büyük laiklik yani hükümet karşıtı gösterisi oldu ..ama bundan daha büyüğü yoldaydı cumhuriyet mitingleri geliyordu mitinglerin başında ise bütün bu planlamayı yapan eski komutan sizin adınız var vardı” diyerek Radikal gazetesinde çıkan haberi anlattığı, bu  konuyla ilgili M.Ç., U.D. ile konuşmasını söylediği ve devamında “… Fevzi yi yazmışlar 1 numara …” , “…Vakit diyor hemde 3 gün önce diyor işte Vakit ya 1 numara resmini filanda basmış” , “Silahlı kuvvetlere çamur atmak için tabi şimdi üniforma giyene atmıyor” , “Bakın emeklisine atıyor ki unutma sen de emekli olacan kirletirim seni diyor …” dediği, konuşmanın ilerleyen bölümlerinde, A. H. Tolon’un “… çalışmalar bitti hemen hemen sonuna geldik” dediği, M.Ş. Eruygur’un “Haber alıyorum katılım vaziyeti nasıl” dediği, A. H. Tolon’un “Sonuna geldik ama size birşey söyleyim mi” , “…siz buraya bir gelin de bir başbaşa konuşalım sizin burayı bir çeki düzen vermeniz lazım … inanın” , “… hakkaten ben şimdi Uludağ a gittim mesela orda ki rektör falan bütün ordaki ekibiniz de ordaydı üniversitede” diyerek ADD ile ilgili konuştukları, 

Tape No:6282’de kayıtlı 08.04.2008 saat:18.31’de R.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Önce haberler iyimi işallah iyi de bakayım” dediği, R.B.’nin “Valla efendim o hani bir yere gidipte biz bunu isteriz diye direnen birisi vardı ya” , “O hala problem yaratmaya devam ediyor maalesef” dediği, A. H. Tolon’un “Ama nasıl devamlı mı bu adam problem üretiyor” dediği, R.B.’nin “Valla öğle malesef öğle yani öbür en büyüğüne herşeyi söylemiş olmasına rahmen üretmeye devam ediyor” , “O bir daha gelecekti ya onu gönderdik oraya bilginiz olsun efendim” dediği,

Tape No:6285’de kayıtlı 09.04.2008 saat:20.50’de Ruhi B. ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “… ama şimdi çıktım toplantıdan” , “İşallah hayır haberler var sende” dediği, R.B.’nin “Efendim ertelendi konu hiç görüşülmedi çünkü taraflar kendi aralarında anlaşamadılar ama bişey söyliyeyim efendim yani biz çok özür dileyerek söyliyorum biz çok kirlenmişiz” , “Anlatırım sonra” , “En güvendiklerimiz kirlenmişler” dediği, A.H. Tolon’un “ Ruhi ne diyim sana” dediği, R.B.’nin “ama bir şey söyliyim mi bu olayda çok samimi söylüyorum ben olduğum için söylemiyorum” dediği,

Tape No:6286’da kayıtlı 10.04.2008 saat:19.20 da N.K. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Şimdi ben ilgili arkadaşım ile görüştüm şuanda” , “Dün kendisi aranmış ve demişler ki araştırma başladı biz size sonucu hakkında bilgi vereceğiz denmiş şuanda araştırma yapıyorlar dün bu görüşme oldu henüz bir sonuç almadım dediler” dediği, N. K.’nin “Anladım adam hakkında bir soruşturma var anladığım” dediği, A. H. Tolon’un “Evet yani o konu hakkında bir soruşturma başlatmışlar” dediği,

Tape No:6287’de kayıtlı 11.04.2008 saat:13.33 de X Bayan ile yaptığı görüşmede; (Yenigün Haber Ajansı Basın ve Yayıncılık A.Ş.) X Bayan’ın “Cumhuriyet” dediği, A. H. Tolon’un “Sayın Balbay ile görüşecektim..” dediği, X Bayan’ın “… Mustafa bey Ankara dışında” dediği, A. H. Tolon’un “Kendisiyle bu gün görüşmek istiyorum yani yarın olmadan bu gün görüşmek istemek arzusundayım” dediği,

Tape No:6288’de kayıtlı 11.04.2008 saat:15.10’da M.Ç. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Zarfı almadınız mı” dediği, M.Ç.’nin “Onu aldım birde sesli mesajınızı aldım” “Şeyle konuşmuşsunuz zannederim peki hafta sonu da ben Cumartesi Pazar günleri İstanbulda oluyorum ve Anahaber Bültenini sunuyorum nasıl bir temas kurabilirim” dediği,  A. H. Tolon’un “Şimdi buraya gelecek bende göreceğim kendisine de söyledim zannediyorum bu yarın sabah burda olacak” , “Kendisine söyleyeceğim şeye canlı yayına değil ama sizinle olmaya biraz daha meyilli” , “Sizinle görüştürürüm …” dediği, M.Ç.’nin “sizin bilginiz için söylüyorum mesela ben cumartesi Pazar zaten kendiside istanbulda yaşıyor bildiğim kadarı ile” , “Biliyorum Miting için geliyor mesela Pazar günü eğer dönüyorsa İstanbula Pazar akşamı ben Stüdyoda İstanbulda Anahaber bülteninde yanımda hem mitingi konuşuruz hemde o malum noktayı alırız” dediği, A. H. Tolon’un “ben biraz ondan endişeliyim benim ama sizinle konuşturacağım oldu mu” , “Şey geldimi Harita” dediği, M.Ç.’nin “Geldi o bizim İstanbulda varmış zaten” dediği, A. H. Tolon’un “Enteresan değil mi” dediği, M.Ç. nin “Evet o Haberi yapan kişinin oğlu bizim M.S. o bizde çalışıyor İstanbulda yani bilgimiz dahilinde Paşam” dediği,

Tape No:6289’da kayıtlı 11.04.2008 saat:17.34 da Ü.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Ünalcım iyi akşamlar Tolon” , “selam ve saygılar sunuyorum” , “…bir defa Trakya meselesini daha bağlayamadım …” , “..belki yarın veya Pazartesi çözerim onu önceden haber vereyim şimdi birde sen Pazar günü söyledin o benim kafamda hala duruyor Pazar günü bir etkinliğimiz mi var bizim” dediği, Ü. B.’nin “Var ya Washington Grubu 17:30” dediği,

Tape No:6290’da kayıtlı 11.04.2008 saat:17.36 da S.D. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Selhattin abi müsaitmisin” , “Saygılar sunarım” , “Şimdi biraz daha tabi biraz daha serbest kaldım şimdi bizim bu Ayda bir toplanan bir Washinton grubu var” , “Tanıyorsun sen bizim Ünal beyler falan” , “Paşam varya” , “Şimdi o Pazar günkü hikaye oymuş şimdi burdan kaçta dönülür ben geçte gitsem oluyor değil mi” dediği, Selahattin’in “tabi yani onu nasıl buluşacağız  nasıl yapacağız  bilemiyorum” dediği, A.H. Tolon’ un “hadi buluştunuz şimdi dönüş önemli benim için” dediği, Selehattin’in “dönüş önemli komutanım yani saat 4 de evvel çıksak bile öyle bir şeyde yani … ben şimdi arabayı garaja koymaya uğraşıyorum şu anda” dediği, A. H. Tolon’un “yarın sen beni nerde bulursun 3 e kadar” dediği, Selehattin’in “akşam üçe kadar bulurum sizi gece bile olsa giri bulurum yani” dediği, A.H. Tolon’un “ ben sabah 7 de buradayım” dediği, Selehattin’ in “peki ben giriyim garaja konuşalım” dediği,

Tape No:6291’de kayıtlı 11.04.2008 saat:18.23’de R.B. ile yaptığı görüşmede; R. B.’nin “Efendim” dediği, A. H. Tolon’un "Ruhiciğim selam ve saygılar müsait misin canım” dediği, R.B.’nin “Efendim saygı bizden” dediği, A. H. Tolon’un “Müsaitmisin canım” dediği, R.B.’nin “Tabi tabi müsaitim efendim” dediği, A.H. Tolon’un “Ruhiciğim birşey soracağım ama sende meraklanma” , “Buyurun efendim hoşgeldiniz selam verdiniz saygılar sunarım (Yanındaki şahıslara söylüyor) Özür dilerim Ruhiciğim misafir geldi Hanımefendinin çıkışından haberin oldu mu yada nerden haberdar olurum bekliyorum ben Oteldeyim karşılamak üzere” , “Normalde 1 de çıksa 6 da filan burda olurdu o 12 de istedi yani 12 ile Yarım arası gitti oraya ben öyle biliyorum” , “Tabi çıktıklarını bilirsem daha emniyeti olur kime sorabilirim diye meraklandım” , “şimdi bana kağıt getirdiler dilekin yazıyon yani bilmem için söylüyorum başka bir maksatım yok bugün aldıkları kağıtta yok ” dediği,

Tape No:6292’de  kayıtlı 14.04.2008 saat:10.17 de  Ü.Y.  ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “kaçtım yani kafamı dinlemeye kaçtım” , “gece döndüm geç saatte sizi rahatsız edemezdim” , “aslında sizin orda size iletemediğim bir tek şey var ben 23 kez o gün aradım sizin konuşma felan bittikten sonra 23 defa” , “Bir defasında muhteram hocam kendisi çıktı geldim giyinip gelecem dedi saat 12:00 dı sonra devam ediyorum bunu ben hala çözmüş değilim onun için arz ediyorum aynı numaraya yani başka bir numara çevirme  şansım yok aynı numarayı tuşluyorum aynı numarada Sinan Aygün çıktı” , “o gürültüde Sinan Aygün dedi karşı taraf ” , “bunu bilinki size söylüyorum anlamış değilim belki beraber geldiler son anda vazgeçtiler falan biliyorum” dediği, Ü.Y.’nin “Aa çok ayıp bu ciddi bir … değil ciddiye alınacak bir insan değil anlasıldı” A. H. Tolon’un “ efendim çok üzüldüm yani bilmeniz için”,  “Halinde dönmüş değiller bana hada dür döndüylerse sabah altıda gittim ben bilemezlar o gün öğlen dönerler akşam üstü bir defa oraya toplanan insanlar için öğle onu hala çözmedim çözemedim” ,  “Yoğ yoğ niye kim dedi ilk başta bir tek kişi var o Hurşit Tolon ya hoca yok ortada ses çıkmıyor hocadan ben şimdi gidiyorum ben ama hiç akıl edemiyorum metroda telefonun çekmiyeceğini” , “Hocam akla gelir mi ya aklıma şimdi seksenbin tane ya telaşla arabayı getiriyorsunuz allah korusun bak şimdi bir trafik kazası hadi takıldınız kaldınız şimdi bak” , “Ya adam nasıl oluyor yani hayır ilksiniz he ben bu Y.B.nin gelmediğini bilseydim itiraf edeyim ki tepetaklak çeviriridik gerceği yukardakiler itiraz edeceklerdi çünkü hep akıllarında şey var o şey video gösterisi varya hep konuşmacıların konuşmasına göre düzenlendi o”, “Neyse bana göre maksadını tamamen gerçekleştiren sevyeli seciyeli harkulede bir iş oldu şükranlarımı arz ediyorum size” dediği, Ü.Y.’nin “paşam bütün orda emeği başta siz” , “siz çok ter döktünüz bütün arkadaşlara ben teşekkür ediyorum bakın bende aldığım şeyleri söyleyeyim bin kere fevkalade seviyeli düzenli eksiksiz aksaksız” , “bir boşlut olmadan tıkır tıkır iş yürüdü tabi bu arada  o ara konuşmacılar M.Ç. ler Dilmaş lar hele hele F. D. orda can simidiydi” dediği,  “O kadar baskı yaptıki o kadar dedim bak Bedri ben buraya çağrılıyım düzenleme komitesi bir program yapmış bitti bu kadar kişi konuşacak hiçbirkorsan konuşmaya izin vermezler iyimserlikle sana izin verseler bu sefer başkaları çıkar bak Tuncay Özkan da orda çıkar gelir öbürüde gelir etraf şey olur curcunaya döner onun için ben tahmin etmiyorum dedim alo” dediği, A. H. Tolon’un “ dinliyorum zatıalinizi dinliyorum” dediği, Ü. Y.’nin  “ha şimdi paşam yalnız orda herkes dağıldıktan sonra bir çok kadın dediki  biz birkaç kişi platformundan geliyoruz neden Tuncay  çıkarılmadı” , “burda birlikteyiz hepimiz” , “o nedenle ben oraya çağrılıyım belki Tuncay bey rahatsız belki kendi isteğiyle her yerde çok çıktığı için çıkmak istememiş olabilir” dediği, A. H. Tolon’un “ benim arkadaşım ona yardım ettim ben o televizyon konusunda” , “dedi konuşmayı itiraf edeyim ki bekliyorum” , “efendim şimdi yüzü çok eskidi agresif ” , “agresif yüzü çok bide hocam izin verirseniz bide bişey söyleyecem” , “diyorlarki  Tuncay dan başka konuşacak adamımız bile yok” , “yani bu işte Tuncay ı bulamazsanız bu iş yaştı bir Tuncay var elimizde onunla” dediği, Ü.Y.’nin “bu iş biter” dediği, A. H. Tolon’un “ Y.B. gelseydi bu şey gelseydi Süheyl B. gelseydi bunun tarzı havası janlı biraz daha farklı olacaktı” , “geçin efendim orada üniversiteyi mi” dediği, Ü. Y.’nin “hayır  hayır bu rotari kulupler” dediği, A. H. Tolon’un “ rotari mi peki” dediği, Ü. Y.’nin “orda bir iki gün konuşma seminer olacak onlara” dediği,

Tape No:6293’de kayıtlı 14.04.2008 saat:10.26’da R.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “ Ya işte baygın işte  şu Washington grubunun bilmem nesine gitti” , “baygın ama muhteşemdi çok teşekkür ederim yani hakkaten çok dinlendim” , “Ü.Y. ile efendim dediki kusura bakmayın beni dün aramışsınız  2-3 defa ama kaçtım çok  müspet  sonuş aldık diyor işte onada dedimki S. B. kıvırmasaydı birde hala çözemedim bu Y. B. niye yaptı bunu efendim öyle olsaydı bunun dedim şeyi çok daha yüksek olacaktı yani” , “şimdi ben çayyoluna gidiyorum biraz el atacağım ama bir emrin varsa düzenlerim” dediği,

Tape No:6294’de kayıtlı 14.04.2008 saat:10.32’de M.Ç. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “…önce şükranlarımı sunarım yürekten” , “Bütün çalışanlarınıza bişey ancak bu kadar güzel sunulabilir” , “İçten söylüyorum bunu Allah razı olsun buna emek veriyor” “Dedim ki siz temasa geçin zaten dedi bakın ben size söyliyim ama zaten dedi bilmem nenin dedi  bişeyin reddettiler hani vardı ya bi dava biliyorsunuz”  , “onu neden reddettiler dedi filan dedimki  efendim bak ben size arayın bi konuşun size şu imkanı sağlıyor  illaki gel karşıma konuşalım demiyor”  dediği, 

Tape No:6295’de kayıtlı 06.04.2008 saat:20.01 da  S.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “o sözü geçen adamın adı Metin Ö.” ,  “..  Fethiye de bir adam bu” “Telefonu 0 5……..”, “Bu kişi bizim platformda görevli bir bayana bu konuları anlatmıştı” , “ Anlatmış o bana intikal ettirince bende bir dakka bu konuyu benim orda bir arkadaşım var bilmesi lazım dedim seni aradım canım” dediği, Serdar B.’nin “Biz size durumu bildircez komutanım” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır ben eğer böyle birşey varsa hep ondayım yani” , “İnşallah yoktur ama varsa  seyreyle filmi yani birileri dağ başında duman almış marşını okuyor yani” dediği, S.B.’nin “Memleketimin sahibi var haberi olur birilerinin” dediği, A.H. Tolon “Hay yaşayasın be işte ben tamam işte bunu bildiğin için seni öpüyorum canım” dediği,

Tape No:6296’da kayıtlı 16.04.2008 saat:17.03 da S.T. ile yaptığı görüşmede; S. T.’nin “… konuştum Gürkan ve Suayla ile Büyükakında İstanbuldaymış onun için geldiği zaman konuşuruz dedim çok özetle söylüyor ben zaten şey yaptım yani hani bizim bu haber ile ilgili kesinlikle böyle bir beyanımız yok Haberci arkadaş ile istediğin şekilde görüşebilirisiniz diye ondan sonra gereğini söylemem gerekenleri asıl yanlış ve ayıp olanın ertesi günkü Gazetenin olmasıdır onlarıda söyledim M. E.ın Lobiye gelmeside çok çirkindir falan diye o fikirleride kendilerime verdim ondan sonra son derece olumlu onlar özür dilediler hatta yani bizi yanlış anladık veya böyle bir değerlendirme oldu diye F. H. ile ilgili Gülen hanımın söylediği ben şahsen yokum şeyi gündeme geldi” , “her ikisindede Gülenin arkasındayız biz kadın platformuyuz kadınlar ile bir arada çalışıyoruz ama” dediği, A. H. Tolon’un “ ben yokum dedim yalnız gülen hanım demediki” , “Hayır size mi soracağım dedim aynen şöyle sizden icazet mi alacağız kapıyı vurur gideriz yani ikidebir biz ne demek yani biz kalkacaksak kalkar gideriz kimseyi tehdit etmiyoruz dedim yeterki ikide bir tehdit etmeyin biz kimseyi tehdit etmiyoruz kalkacaksak kimseden icazet alacak halimiz yok kalkar kapıyı vurar gideriz o kadar yani Gülen hanıma söylüyorlar güya onu tehdit etmiyor falan” “yani filiz hanım ile bu işin olmayacağını ben Uluç beyede söyledim” , “Bende söyledim Bülent beyede söyledim hatta ben onu bir yerde gördüm ... ya nasılsınız dedi valla iyiyim ama buraya gelirken ayaklarım geriye gidiyor dedim niye dedi ya ben bu kadının olduğu yere gelmek istemiyorum dedim açıkca söyledim ağzınıza sağlık” dediği, S.T.’nin “evet hatta sıkıntının sadece bizden kaynaklanmadığını kendi üyeleride bugün tesadüf bir sürü olay bu ODTÜ mülkiyelerdeki  bu S.B.  hocayla ilgili konferansla ilgili yazılanlar ile çizilenlerle  ilgili” dediği, A. H. Tolon’un “ iki şey unuttum birini Gülen hanım bana demişti ki çok açık bir şekilde bu kadın dedi gitti oraya şey yaptı dedi işte o kadın için Tuncay Tuncay filan diye onları bağırttırdı orda dedi ya ne diyorsunuz dedim siz orda gözümle gördüm dedim iki bu Nazan Hanımın anlattıkları ben tabi dinlemedim o gün Otelde Gülen hanım dediki ya siz mi söylediniz Gülen hanım mı söyledi bu şeye ama hatta Nazan hanıma anlattırdık Nazan hanım anlattı pardon yani mendebur böyle mikrop yani” , “ beraber hayır beraber biz onu bir konuşalım farklı olur” dediği, Selda T.’nin “yarın yapalım tamam” dediği, A. H. Tolon’un “Bizim mesela biz çok özel bir mektup yazacağız Keçiörene ama bu iş ile ilgili yazmayacağız bunu belirtemeyeceğiz biz işte yakınlığı dostluğu her olayda bizimle beraber oluşu efendim yani bu şeyden hiç bahsetmeyeceğiz Mitingten falan hiç onu gündeme getirmeyeceğiz işte ne zaman başımız ağrısa kendisine hiç endişe etmeden koşarak kuşkusuz geldiğimizi elindeki imkan ve olanaklar ile birlikte biz destekledin filan diye” dediği, S. T.’nin “o zaman biz platform olarak mutlaka… gönderdi ama biz ayrı gönderelim diye düşündüm yarın kararı verelim” dediği, A. H. Tolon’un “Bizim bir defa yalnız bizim göndereceklerimiz var hiç onu tabi mesela benim arabayı tutan adamdan tutunda yani arabayı tutandan tutun da hatta bir kızımızdır o bizim o şimdi o mektubu alınca şaşıracak” , “Hayır yani Bayrak parası mesela benim arkadaşım gönderdi bayrağı ben Bayrak parasımı alırım ama kızdığım için bayrak parası diyorum utanıyorumda sonra” , “Neden biliyormusunuz bir defa şunu bilsinler biz hiçbir zaman hiçbirşeyin altında kalmayacak kadar sağlam duruyoruz sağlam” dediği,

Tape No:6297’de kayıtlı 16.04.2008 saat:18.13’da Sinan Aygün ile yaptığı görüşmede; X bayan’ın “Hurşit Tolon paşam” , “iyi akşamlar diliyorum Ankara Ticaret Odası Başkanımız Sinan Aygün Başkanıma taktim ediyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Sevgili Başkanım iyi akşamlar diliyorum nasılsınız” dediği, S.A.’nın “İyiyim canım Komutanım sizler nasılsınız  iyimisiniz efendim” dediği, A.H. Tolon’un “Ben gecikmiş teşekkürlerimi ifade etmek için sizi rahatsız ettim” dediği, S.A.’nın “Rica ederim rica ederim Komutanım” dediği, A. H. Tolon’un “Epey geciktim özellikle Siyaset Meydanında izlerken duyduğum mutluluğu ifade edemem sözcüklerle” , “Yüreğinize ağzınıza belleğinize sağlık işte böyle bu milleti kandıranlara ağzının payı böyle verilir” , “Böyle ağzının payı verilir ağzınıza sağlık” , “ İkincisi her zaman bizi o sıcak samimi candan yakınlığınız ilgilinizle destekliyorsunuz her konumuzda onun içinde hem şahsım adıma hem arkadaşlarım adına kalbi teşekkürlerimi sunarım” , “rahatsız ediyorum şimdi ben Cumartesi günü sizinle beraber programa katılan Y. B.  arkadaşımızı tam 23 defa aradım” dediği, S.A.’nın “Benim yanımdaydı o biliyomusunuz yani ben şöyle söyleyim” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi 1 ay önceden ben sayın Y.B.’den söz aldım 1,5 ay önceden” dediği, S. A.’nın “Hepsini ben biliyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Bi saniye arzedeyim, o gün akşamleyin cuma akşamı herkes toplandı işte sunucularla birlikte yemek yenecek herkes birbirini tanıyacak ayrıca hani sen ne diyecen ben ne diyecem filan diyecekti bunun için dedimki  latife ettim dostum dedim sana özel uçak gönderir getirttirim ama çok yorgunum dedi dedim ki bişey söyleyecem çok yorgun olabilirsin ama gece saat onda in biz seni yine yetiştiririz dokuz uçağıyla gel onda yine yetiştiririz sonra ertisi gün aradığımda sayın Başkanım bilmenizde yarar var saat 9:30 du diğer arkadaşların yanında aradım dediki şuanda karayoluyla geliyorum Boludayım” , “12:00 şimdi ondan sonra saat 12:00 ile 13:30 arası tam 23 kere aradım telefon açılmadı bir keresinde aynı numarayı arama ben sizin numaranızı hiç çevirmedim bende o numara yoktu zaten yanımda telefonumda varda ee onu çevirdim yani hep aynı şeyi tuşluyorum yeniden numara basmıyorum tuşladım siz çıkınca herhalde ben yanlış aradım dedim şaşırdım” dediği, S. Aygün’ün “İşte ben telefonu kapattım komutanım demeye kalmadan evet” dediği, A. H. Tolon’un “ Hayır ben niye kapattım şöyle dedim özür diledim yanlış çevirdim herhalde dedim” dediği, S.A.’nın “Komutanım bir saniye dedim işte siz çok gürültü vardı” , “Yiğit beni aradı abi ben geliyorum üstümü değiştirecem senin oraya gelecem gel dedim Yiğit ben yokum yanlız 12:00 da fuar açılışı var Atatürk Kültür Merkezinde onun açılışını yapacam sen gidersin yemeğini ye üstünü değiştir  ben oraya yetişirim dedim ben saat bire çeyrek kala felan işte fuar açıldı yetiştim nitekim oda oraya gelecekti üstünü değiştirip bende bir gibi çıkarım dedi biri çeyrek geçe orda olurum dedi” , “A.D.’nın bir patronun onun çok yakın bir dostu var A.D.’nin ......biraz evel beni aradı ya sen Tuncay İlhan ın mitingine gidiyormuşsun Tuncay İlhan la berabermişiz Tuncay Özkan la berabermiş orda konuşma yapacakmışın Aydın beye bunu söylemişler Aydın beye ....yapıyor yani bizim grupta bir adamın Tuncay Özkan ın mitinginde Tuncay Özkan la beraber görükmesi ne kadar uygun diye o yanındaki onun kankası yani Aydın D.’ ın kankası” “ Damadı değil de N.K. Z.’nin damadı o” dediği, A. H. Tolon’un “ ee onu Tuncay bu” dediği, S. Aygün “N. K. Z.   A.D.’ nin karısıyla da N.K.’ nin karısı kardeşler” ,  “ A.D.’nin  karısıyla N. K. Z.’nin karısı kardeşler .....bunun damadı böyle olunca bunun kafası ...zaten orda diken üstünde duruyor çocuk” dediği, A. H. Tolon’un “ peki bir telefon etse şimdi ” , “....size olan samimi ya bir ben orda beni düşünün ....bana ikide birde yukardan aşağdan ne oldu efendim” dediği, Sinan Aygün’ün “......bu ordaki üç dört kişiyi aradı grupta M. A.Y. ile görüştü M. A. Y. ile görüşürken telefon çaldı telefon ben açtım telefonu” , “ben telefonu açtım ben diyecektim komutanım Yiğit bey şeyle görüşüyor İstanbul la görüşüyor ben Yiğit beyi size iki dakka sonra verecem diyecektim sonra telefonu kapattık ama dedik böyle böyle baskı yapıyorlar ne diyorsun zaten oda biliyorsun sen Vatan gazetesine güzel yazı yazıyor” dediği, A. H. Tolon’un “ Şimdi bişey arz edeyim öbür şahsın hiç  ilişi yoktu bizimle” , “öbür şahsın hiçbir bağı siz bilirsiniz” dediği, S. Aygün’ün “....rahatsız oldu açıkçası çocuk şöyle oldu abi ya ben oraya giderim işimden olurmuyum ben oraya gidersem işimdem olursam” dediği, A. H. Tolon’un “Ama bana açsa ben bunu çeviririm şimdi bak o gün bu gün daha bir kere telefon edip abi veya ben onun babası yaşındayım” dediği, S. Aygün’ün “...demiş akşam programımız vardı birde sen git mitinkte konuşma yap saat dört buçukta oraya gel orayı biraz gezeriz akşamda seni yemeğe götürürüm akşamda yemeğe gidecektik biz onla böyle olunca oğlunun kafası bozuldu saat üçte bastı geri gitti İstanbul a abi” dediği, A. H. Tolon’un “Ha çok teşekkür ediyorum Allahtan sezi arayıp bunu öğrendim yoksa çok kırılmıştım çok üzülmüştüm” dediği, S.Aygün’ün “onun sözüne bakacak şeyi yok ben nasıl olacam”, “komutanıma bunu arz ederim komutanım sana hak verir yani” dediği, A. H. Tolon’un “ tamam veririm tabi verim hak” dediği, S. Aygün’ün “yani ekmeğimi” dediği, A. H. Tolon’un “ekmeği kaybeder” dediği, S. Aygün’ün “ekmeği hadi bırak ama orda olan gerçekten bir mücadele yapıyor” , “Ama televizyonda varmış ya onu görmüşler onu orda” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır geldi efendim grubun başına geçti hatta konuşma bekledi bir kaç kere bağırdı ben size söyliyeyim” , “On defa yirmi defa adam bağırdılar onun ismini vererek konuşmayayım ama bu olayın içinde ne organizasyonda bana inanın ne organizasyonda başta ben söyledim kusura bakma bu defa konuşmayacaksın dedim” , “ona da alındı birazcık” dediği, S. Aygün’ün “durum bu yani abi yiğit in durumu bu” dediği,

Tape No:6298’de kayıtlı 22.04.2008 saat:15.24’te Y.T.ile yaptığı görüşmede; Y. T.’nin “Geçen hafta cuma günü Selahattin’i aradım” , “Şimdi durdu durdu dediki abi ben aramadım aramadım çünkü yılını söylemedi dedi o” , “21 anladık yılını söylemedi sonunda aradık meğer açıklama yapmayacakmıymış komutanımız” , “.. Patent endüstiriler açıklama yapmış” dediği, A. H. Tolon’un “Haberim yok ya abi ben şimdi bu şeyle meşgulum sen tahmin etmişsindir geçen cumartesi ” dediği, Y.T.’nin “... bir toplantı daha varmış onun için ben arıyayım mı aramıyayım mı diye öğrendim onu” dediği, A. H. Tolon’un “hayır yokuz biz yokuz biz 12 sini yaptık bitti bitti canım artık” , “… bu gün sabahı okudunmu herkes sabahta bişey yazıyor diyorlar” , “Bu Küçük ün müçüğün sen bu Fevzi yi filan yazdılarda saçma saban çocuk tabi konuştum tabi aptalca şeyler sonra hergün birini yazıyorlar bu günde sabahta birilerini yazıyorlarmış galiba” ,  “.. Yok işte Küçük bilmem neymişte Kanada da bir herif varmışta o herşeyi biliyormuş ta” dediği, Y.T.’nin “Anasını avradını” dediği, A. H. Tolon’un “yav bu memleketi karman çorman etmişler” dediği, Y.T.’nin “Kime gelmiş sıra bak Fevzi yi söylediler ben mahsus aramadım Fevzi yi” dediği, A. H. Tolon’un “Bizim üstümüzde oturan denizciye yok şeye telefon etti melefon etti çocuk benle yanyana oturuyor yav diyorki bunu ilkokul çocuğu yapar mı ya ilkokul çocuğu telefon edipte böyle yaparsanız yapın yapmazsanız .. yav olurmu yav..” dediği,  Y.T.’nin “Bunları birisi .. topladı birisi uzun boylu bir adam vardı” , “Hatırlarmısın bu şeyi zerinde çok süpekülasyon yapıyorlardı 77 Taksim üzerinde hatırladın mı 77 Taksim olaylarında spekülasyonlar yapıyor senin çalıştığın kuruluşla ilgili”  ,“…dedi bizi çağırdı bunu enine boyuna açıklayacak bir toplantı hazırlayın dedi…” dediği, A. H. Tolon’un “Enine boyuna evet hatırla o günde biriside istifa etti aynı gün hatırladın sen” “Biz gittik bir hafta sizin dairenizde çalıştık” , “Provalar yapıldı koskoca adam çıktı hatta şunu bile hatırlayacaksın ben ona birebir karşı taraf rolunu oynadım sorular sordum ya adam dediki yani sanal bile olsa proje bile olsa ağır geliyor bu tür sorular hatırladınmı şimdi ben öldü adam gitti” , “Şimdi bu adam çıktı ilk ve son defaya mahsus a dan z ye kuruluşu teşkilatı uğraşısını zıkkımı zımbırtısını hepsini söyledi bir daha artık ne ölen siyasiler ne ölmeyenler bu olayla kuruluşun bağını dile getirmedi müfritler hariç” , “Şimdi mademki ortalıkta böyle bir vaveyla dolaşıyor herkesi karalama kampanyası bu yetkili birileri çıkacak oturturacak karşısına diyeceklerki arkadaşlar ya bu kuruluşu lütfen dikkate alın böyle zırvalıklarla olmaz öyle beş tane üç tane sekiz tane” dediği, Y.T.’nin “Onu kim diyecek abi” dediği, A. H. Tolon’un “İşte siz kimi kastettiğimi anladınız işte o kadar” dediği, Y.T. “Bende anladım da kim diyecek onu anlamadım ben” dediği, A. H. Tolon’un “Anladın canım sen nasıl anlamasın sen sen nasıl anlamasın” dediği, Y. T.’nin “Kim diyecek bende bişey demiyorum neyse”  dediği,

Tape No:6299’da kayıtlı 22.04.2008 saat:16.03’de R.B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Yarın o iki arkadaşımızda bugün akşam programına bakıp bana bildirecek yarın onlarla görüşecek” dediği, R.B.’nin “… dün akşam birileriyle beraber oldum” , “Bazı bilgiler aldım abiyle ilgili” , “Çok enterasan şeyler var” , “Ofisteyim ..” dediği, A. H. Tolon’un “Ben döner gelirim sana”  dediği, R.B.’nin “ya oldu efendim anlatayım size ak hakkaten” , “çok enterasan şeyler var yani” dediği, A. H. Tolon’un “ ben şimdi şeydeyim nerdeyim Ç.E. nin üzerinde bir yerdeyim  dönüp geliyorum sana” dediği,

Tape No:6300’da kayıtlı 22.04.2008 saat:16.10’da G.O. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Saygı değer valim Tolon hürmet ve selamlarını arz ediyor size” dediği, G.O.’nun “Estağfurullah paşam saygı benden paşam” dediği, A. H. Tolon’un “ bu garip numarayı bulduysanız bununla ben arıyorum öbür telefonum tabi cevap vermiyor sizi bu ayrı bir numaradan arıyorum sizi ben” dediği, G.O.’nun “bende bilmediğim bir numara vardı aradım paşam ha tamam” dediği, A. H. Tolon’un “ işte yani bu numara zaman zaman benim ulaşamadığım hani işte numarısı belli olmayanlara cevap vermeyen telefonlar için kullanıyorum bu numarayı” dediği, G.O.’nun “o anladım paşam  o zaman  iyi oldu çünkü bende bunu kaydederim” dediği, A. H. Tolon’un “…a ama her zaman yanımda yok bu öbürü garantili siz ararsınız” , “ hayır yani artık sizin orası ciddi çalışıyor hani Balıkesirli” , “ciddi çalıştığını biliyorum” , “sizi ve şeydeki arkadaşı bi zaman hani yangın çıkmıştı depremde bir yerde” , “işte  o ben hep aklımda siz varsınız yani o çok ciddi ve planlı çalışıyorlar” , “Sivastaki yok yanlarında” , “ben biliyorum yani takip ediyorum Sivastaki yok yalanlarında kararlılar yani yürüyorlar rap rap” , “ben hatta ona şöyle dedim ben can kardeşim dostum var benden önce onu prezantene  ederim  dedi zaten benle olmaz yani yanlışta olur şeysiz olacak yani böyle işte resmi sıfatı filan gibi benim gibi olmayacak olcak yani” dediği, G. O.’nun “ben her şekilde sizinle her zaman olduğu gibi ölümüne varım” , “ne olursa olsun ve ayrıca paşam yani şunu söylemek istiyorum birazdan artık duygusalım çok özledim ben sizi samimi söylüyorum çok özledim” dediği, A. H. Tolon’un “ bende hatta size bir sözüm var şimdi biz biliyorsunuz bu on ikiyle boğuştuk  tahmin etmişinizdir tabi” , “on ikisiyle boğuştuk hatta şimdi ben onun toplantısından çıktım” , “onun toplantısından çıktım” dediği, G.O.’nun “yani onun için falan değilde yani ben benim çok yakım dostum müsaade edersiniz çok değer verdim Hurşit Tolonu çok özledim” dediği, A. H. Tolon’un “ hayır ben şunu söylemek istiyorum” , “tabi siz bu tarafa pek gelmiyorsunuz bende burada bu 12 sine  kadar hemen hemen haftada 3 gün toplatı yapıyorudu” , “bu onikisiyle ilgli onun için kopamıyordum hatta bişey arzedeyim beni bu şeyde ısrarla Kocaelindeki üniversiteye filan gerçi üniversite değil gençlik teşkilatı falan çağırdı inanırmısınız dedim ki kusura bakmayın oraya bile gelemiyorum yoksa yani ben Kocaeline gelcem diye siz olcam aklım bile öyle düşünmez” “Bide şey düşünüyorum bu saraya bi uzanmak istiyorum siz düşünür müsünüz gitmeyi” dediği, G.O.’nun “Orda ne varki paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Hani bir arkadaş vardı beyaz elbiseli” dediği, G.O.’nun “…memnuyetle çok iyi olur düşünürüm” dediği, A. H. Tolon’un “ peki onu ben şeye sorayımda ayarlasınlar geleyim yolda alayım sizi gidelim” dediği, G.O.’nun “valla ben çok memnun olurum paşam çok iyi olur”  A. H. Tolon’un “O zaman bunu söyliyim ben size mayısın mesela 12 si gibi düşünebilirsiniz” dediği, 

Tape No:6301’de kayıtlı 23.04.2008 saat:19.16’da N. E. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “ bir hassas konu vardı” , “onu zatalinize iletmek isterdim ama orda olmadı” , “.. biz sınıf arkadaşları olarak yüreğimizdeki bütün güzellikleri sunacaz” , “Sunduk” , “Buda yayınlanacak” , “Halen o görevde oturan burdan ne çıkaracak sen çok ince düşünürsün ve ben bilirim seni” dediği, N.E.’nin “... yok yani o o konuda bi hassasiyete bence gerek yok, çünkü aynı şekilde Y. B. Genelkurmay Başkanı olmadan da bi yazı hazırlamışlar oda onu çok beğenmiş o zaman , zaten İ.B. Paşanında bundan haberi var, kendisine bi mektup yazdılar” dediği, A. H. Tolon’un “… tabi … şimdiki Genelkurmay Başkanımızın göreve gelmeden önce ona ne kadar methiye düzsek azdı” , “Sebebide malumdu sence, ” , “ne kadar methiye düzsek az bile gelirdi” , “Ama o günün koşulları öyle , şimdi yani bi alınganlığı olupta ya işte bu kadar meth ediliyo filan sadece aklıma gelen ilk ve tek soru olduğu için sana bunu soramazdım orda” , “Bunlar sınıf arkadaşları şimdi onun için şimdi ya işte methediyolar filan filan hani anladınmı derdimi” dediği, N.E.’nin “E sorsalar onuda methederiz methediyoruz zaten” , “Televizyonlarda methediyoruz zaten” dediği, A. H. Tolon’un “Evet müsbet cevabım müsbet” dediği, N.E.’nin “Ben o zaman numaranı vereyimmi senin ...” dediği, A. H. Tolon’un “ ver…  kimle görüşecem yanlız onu söyle” dediği, N.E.’nin “Ya bu bi Albayın kızı Selin adında bi kız Tempo...” , “.. S.O. ... albayın kızı” dediği, A. H. Tolon’un “ aaa öbürü değil bi dakka bi dakka aktüeldeki uzun boylu kız değil tamam o ayrı  tamam” dediği, N.E.’nin “…bu kız .. E. K. le konuşmuş” , “ordan işte resmini falan alacak, ben dedimki yani soğuk kanlıdır kararlıdır muhakeme kabiliyeki vardır” , “Ondan sonra işte uzmanları dinler ondan sonra kararını verir, kararında ısrarlıdır çok kritik bi dönemde görev yapacaktır”  dediği, A. H. Tolon’un “Bişey daha vardır yani onun … kararına karşı karar olmaz” , “Doğruları vardır bak .. ben şimdi biraz daha açayım senle sohbet ediyoruz  yani onun doğruları vardır” , “Şimdi bizim İ. Tontonun  bazı konularda doğruları vardır” dediği, N. E.’in “Eğer onun doğrusun söylersen o zaman çok hoşuna gider” , “Ben onun yüzüne de söylemiştim onu  o 2 inci Başkanken beni çağırmıştı bak  İ.  dedim ben biz sana güveniyoruz akıllısın soğukkanlısın kararlısın ama sen tarihe geçeceksin dedim” , “Ne demek o dedi , dedim bak doğrularınla veya yanlışlarınla tarihe geçeceksin dedim ona göre kendini hazırla dedim ,işte o gün geldi” dediği, A. H. Tolon’un “ neyse bakalım bu süreci nasıl bitirecez” dediği, N. E.’in  “yardımcı olmamız lazım olabildiğimiz kadarıyla” dediği, A. H. Tolon’un “ tabi özellikle  bu aşamadaki  gelişmelerle ilgili yorumlarını  yüzde yüz paylaştığımı  bilesin bende her gittiğim yerde baş aşa on yukarı aynı perspektifle olayı yorumluyorum hala bu millet uyanmadı haberin olsun” dediği,

Tape No:6302’de kayıtlı 26.04.2008 saat:11.38 de N.M. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Tahmin ettim efendim Sayın hocam Perşembe günü size D. E. hoca Esma hocanın falan birlikte bu taleplerini arz etmiştim şimdi bugün yarın işte o toplantının davetiyesini basacaklar teyidi konusunda benim sizi rahatsız etmemi istediler bu toplantı 5 Mayıs Pazartesi günü efendim yapılacak Patalyada yapılıyor toplantı takrimen oraya işte 60 ile 100 arasında değişen vakfın üyeleri ve işte bizler gibi konuklarıda katılıyor çok seçilmeş dinleyiciler teşvik ediyorlar özellikle biz çok uzun bir zamandır hatta çok açık söyleyeyim belki müşterek dostlarımızdan duymuşsunuzdur biz 12 Nisanda da sizi arzuluyorduk ama guruplarımız siz tahmin ediyorsunuz” , “Şimdi efendim özellikle sizin bu alanınızda çok çok teyevizyonlarda izlediğimiz zaten Türkiyede siz şuanda 2 kişisiniz bir zatıaliniz vardı birde herhalde size çok yakın hisseden diğer Doçent arkadaşımız var  Türkiyedeki dini ve İnanç sömürüsü konusunda lütfederseniz veya sizin seçeceğiniz bir başlık altında bir söyleşinizi istihram ediyorlar bu toplantı akşamları saat 18:30 da falan bir araya geliyoruz 19 da yemek başlıyor 20 ye kadar yemek yeniyor 20 de konuşmacı ortalama 1 saat konuşuyor ve varsa soru cevap alınıyor ve  bitiyor” ,  “Efendim bu Büyük Anadolu Vakfı bunun etnik kurucusu H. Hoca burda C. T.  onlar eski Merkez Bankası Genel Müdürü falan hep böyle öğretim üyeleri şeyler var bu vakıf yaşlı başlı insanlar şey yetiştiriyorlar çocuklara eğitim desteği veriyorlar yani göğsünüzü gere gere gelebileceğiniz bir yer onun için söylüyorum” dediği, N.M.’nin “evet komutanım memnuniyetle” , “ben pazartesi nereye geleceğim bir adres alabilirmiyim” dediği, A. H. Tolon’un “ tabi biz aldırırız  yer gölbaşındaki patalye  teli siz evet gelirim diye buyurursanız biz sizi alırız” , “çok teşekkür ederiz  ne kullanalım biz inançların istismarını mı esas alalım ne yapalım” dediği, N.M.’nin “komutanım oraya katılanların böyle belli bir birikime sahip oldukları için böyle  daha köklü bir şey yapalım mesela idolojik stratejilerden din  ve kültür stratejilerine geçiş geçişte Türkiye” dediği,  A. H. Tolon’un “ çok muhteşem birşey yani Türkiyenin içinde bulunduğu bu konunun istismar edilmesi anlamak dinlemek istiyoruz açıkcası yani nasıl bizi aldatıyorlar Hocam yani yüce dinimizi hepimizin mensubu olduğu Gurur duyduğumuz ama Kurani Kerimin İslamiyetinin nasıl dışında bir olgusu ile aldatıldığımız gerçeğini en iyi anlatan bence Türkiyede bir numara zatıaliniz iki numarada o mersindeki arkadaşımız” dediği, N.M.’nin “ideolojik merkezli stratejilerden” , “bir din  ve kültür eksenli stratejilerden  geçişte Türkiye” ,  “Bunun Türkiyeye nasıl yansıdığı ve Kutsal değerlerimiz nereye kullanıldığı niçin kullanılıyor kimler kullanıyor arkasındaki güç merkezleri kimler ve Tükriyede oluşan Güç Merkezleri ve Türkiyede oluşan güç merkezleri hangi çevrelere yansıyor” dediği, A. H.Tolon’un “kutsal değerleri nasıl kullanıyorlar kim kullanıyor” N. M.’nin “hangi güçler yönlendiriyor Türkiyedeki bu üstlerin” dediği, A. H. Tolon’un “ hocam muhteşem bir şey tam bizim istediğimiz gibi” dedi, N.M.’nin “tamam komutanım bu düzlemde şey yapabilirim” dediği,

Tape No:6303’de kayıtlı 26.04.2008 saat:15.34’de İsmail…. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Abicim hürmetler saygılar…” , “… abi bişey danışacam … bana ısrar ediyorlar bu konferansla ilgili Kocaeli ne gün ayarlaybilmek kafamdada bir proje var onu yerine getiremedim kısmet olursa o beraberliğimizden sonra müsade ederseniz bide uygun bulursanız ben bir saraya gitmek istiyorum biliyorsun” , “12 si sabahı gidecem oraya eski valide gelecek senin tanıdığın işte görevimizi yapacaz ertesi günde Kocaeline geçip konferansı verip dönecem onu danışayım istedim sana söylemeden de başka bir yerede söyleyemem tabiî ki” , “Onu bana bir lütfeder buyurursanız hani tamam dersen ben ona göre şeye cevap verecem Kocaeli ne ağabeycim” , “… 9 da.. gelip zataliniz elini öpeceğiz orda” dediği,  

Tape No:6304’de kayıtlı 28.04.2008 saat:10.46’da R.B. ile yaptığı görüşmede; R. B.’nin “sizi aradım Zeynep aradı sizin ev kapılıydı cevap vermedi” dediği, A. H. Tolon’un “ ya o zaman çok aşağıdaydım ben hep evdeyim işte  o odadan diğer odaya gidene kadar bilmem ne oluyor filan ya” dediği, R.B.’nin “programınız varmı paşam” dediği, A. H. Tolon’un “ ben birkaç gün fırsat buldukça bu Çay yoluna gidiyorum orda işte o bahçe bilmem ne yağlanıyor bir şeyler yapılıyor” dediği, R.B.’nin “yani müsait olursanız bi görüşmemizde yara var” dediği,

Tape No:6305’de kayıtlı 28.04.2008 saat:13.19’da Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede; U. Büyükçelebi’nin “Değerli Paşam ben ‘bir numaraya’ gitmek istiyorum Ç.’ye de ben geçen hafta ilettim haber vereceğim dedi” dediği, A. H. Tolon’un “Söyleyeyim söyleyeyim” dediği, 

Tape No:6306’da kayıtlı 28.04.2008 saat:20.51’de O.A. ile yaptığı görüşmede; O. A.’nın “Güzel bir miting oldu Tuncer bey yönetti  mitingi çok selamları saygıları var güzel bir çalışma yaptı” , “Çifçimizin yüreği yanık ordaki arkadaşların hepsinin selam ve saygıları var iyiler çalışıyorlar” dediği, A. H. Tolon’un “… Ulus gaztesiyle ilgili kulağıma gelen ee bilgiler ve çıkan dumanlardan rahatsızım” dediği, O.A.’nın “Valla çok sıkıntıda gazete ..” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır ben onun gereğini yaptım hiç merak etmeyin” , “gereğini fevkalede yaptım” dediği, O. A.’nın “sıkıntılı dediğim hani satış yönünde büyük sıkıntıdalar” dediği, A. H. Tolon’un “ yalnız sıkıntıda değil personeline yaptığı davranıştı biz  oroya arkadaşlarımızı takir edilsin  diye vade birileri balkondan  baksın diye perazente etmedik” , “bizim arkadaşlarımız amoterce fedekarlık her şey amoter yani” dediği, O.A.’nın “evet var orada şey var evet inşallah  o şey Rüveyde mi demiştiniz” dediği, A. H. Tolon’un “ evet rüveyde hanım arayacak sizi” , “Bayhan hanım bana telefon etti dedimki bizim o Antep mi tamam o bizim ekipten verebilir dedim” dediği,

Tape No:6307’de kayıtlı 29.04.2008 saat:14.21 da B. T. ile yaptığı görüşmede; B. T.’nin “Paşam hürmet ediyorum B. T.” dediği, A. H. Tolon’un “Saygılar sunarım sayın Bakanım nasılsınız” dediği, B.T.’nin “Hamdolsun ben iyiyim sizler nasılsınız iyimisiniz” dediği, A. H. Tolon’un “Sağolun teşekkür ederim efendim” dediği, B. T.’nin “Sağolun yarın öbür gün ne zaman vaktınız müsait olursa sayın Erkan da dahil bir görüşmek isteriz Ü. E.” dediği, A. H. Tolon’un “Hangi Erkan efendim” dediği, B. T.’nin “Ü. E. bey” dediği, A. H. Tolon’un “Ha olur tabi başımla beraber başım nerde” dediği, B.T.’nin “Siz nereyi emrederseniz benim bürom var dışarısı var” dediği, A. H. Tolon’un “Estahfurullah o zaman ben arayayım sizi” dediği, B. T.’nin “Oldu hürmet ediyorum” dediği,

Tape No:6308’de kayıtlı 30.04.2008 saat:13.03’de F.A. ile yaptığı görüşmede; F. A.’nın “…. efendim arz ediyorum bizim toplantılarımız ... Sayıştay başkanına çok kötü bir şekilde anlatılmış 1 aydır bunun mücadelesindeyiz bazı toplantılar düzenliyor Generalleri oraya topluyor Orgeneralleri sizde dahil sizinde isminiz geçmiş bu sebeple eli ayağı tutulması gözetim altına alınması lazım gibi yani Memuriyet gözetimi ve görev verilmemesi lazım ve bu sene bana görev verilmedi” dediği, A. H. Tolon’un “… bu Memlekette kimler yürekli kimler Yufka onu öğreniyorum ben bu memleketin bilmem neyim diye siyah arabada dolaşan ne yüreksizlerin ne dalaksızların olduğunu bilenlerdenim merak etmeyin yani” dediği, F. A.’nın “.. düşünebiliyormusunuz bana tenkitde bulunduğu oturup kalktığın insanlara dikkat et” dediği, A. H.Tolon’un “Onlar bu memleketin belasıdır” dediği, F. A.’nın “... bizim o toplantılar çok enteresan tabi kimseye söylememek için direndim ama bir noktada çıkar bana kızarsınız diye söyledim” dediği, A.H. Tolon’un “bizimle beraber olan zat artık devam etmiyor arzuda etmiyor sağımda oturan zat diye vallahi öyle düşündüm bak samimi söylüyorum” dediği, F. A.’ın “halbuki bizim bir gizlimiz saklımız yok öyle değil ama oda farkında bu işin geri çekildi oda farkında doğru onunda geri çekilmesi var banada hep tavsiye tetkinde satır aralarında dedi” , “Düşünebiliyor musunuz ben mahallinden yetkili olarak bu turne dediğimiz Defterlıkları incelemek Üniversiteleri teftiş etmeye gittiğimde bu Yetkimi kullanarak toplanarak toplantı düzenliyorum aynen böyle ifade ettiler” dediği, A. H. Tolon’un “bir akşam bir araya gelelimde konuşalım” dediği, F.A.’nın “ben size daha derin anlatımak istiyorum ama şunuda söyleyeyim  Bu korkak ... Milliyetçi olduğunu söyleyen Sayıştay başkanımız ki çok kötü bir şekilde bu adamlara yamandı ben kamusal alan tanımam deyip Hanımını Meclise Türbanlı götürmesi oturması” dediği, A. H. Tolon’un “Yapsaydı ya benim olduğum yere yüreğini görseydim …” dediği, F.A.’nın “efendim bunu sunmak istedim lütfen” “Biraz geri çekiliyorum her şeyden” dediği, A.H. Tolon’un “Tamam ben sizi kucaklarım siz üzülmeyin” dediği, F.A.’nın “Ben aslında birşey yapmıştım gıyabınızda vazgeçtim o işten Denizliye siz gideceksiniz ayarlamıştım ama …çalıştığım yer değiştirildi pasif guruba verildim” dediği, A. H. Tolon’un “Çok üzüldüm bu olumsuzlukta payım olduğu içinde af diliyorum” dediği, F. A.’nın “ Yok ama çok düşündüm söyleyeyim mi diye epey zamandır öyle ama birgün bu iş büyür büyüyeceğe benziyor sonra niye bana söylemedin diye kızarsın diye düşündüm hatta Osman beyede söylemeyi düşünüyorum tereddüt ediyorum ama bakalım ne olacak”dediği, 

Tape No:6309’da kayıtlı 02.05.2008 saat:12.51’de R.K. ile yaptığı görüşmede; R.K.’njn “Birşey söyleyeyim iştişareyede gelemediniz” dediği, A. H. Tolon’un “oraya gelemedim aynı güne çakıştı bak” , “şimdi sevgili başkanım telefonla görüşmeye müsait durumdamısınız” dediği, R.K.’nin “ne demek emredin sayın komutanım” , “sağol işte bir … Kanada ya gitmiştim biraz ondandır”  dediği, A. H. Tolon’un “gittiğinizi biliyorum birde sizin bu yaz Siyor ile ilgili büyük bir faaliyetiniz var” , “Şimdi 12 Nisanda da beraber olamadık ben onu söyleyeyim Yücel muhteşem bir çalışma yaptı…” , “sizin emriniz ile yaptı sevgili başkanım” , “ hanımefendi nasıl iyiler mi” dediği, R.K.’nın “iyi oldu oda geldi benimle beraber” dediği, A. H. Tolon’un “Oytun ne yapıyor” dediği, R.K.’nın “Oytun kilo hariç üniversiteyi bitirdi” dediği, A. H. Tolon’un “ Tolga da kilo hariç onlar iyi beslenen çoçuklar bakma bu pirinç falan Tavuk sıkıntısında ububat sıkıntısında önce vaziyeki kurtarınlar onlar” dediği, R.K.’nın “Ben ASAM dayım nerde emrederseniz ona göre” dediği, A.H. Tolon’un “… ASAM a birde kağıt gönderdik bir toplantı düzenlemişsiniz Akademide ona geleceğiz” , “… Merkezdede buluşabilirizde ben bir süredir size birşey arz edeceğim kabul buyurursanız..”, “Ulus elimizden çıkıyor” , “Ama ona çok ciddi bir irade ve karar lazım onunda benim sayın başkanım bugün bir talimat verir ve ulus için bir seferberlik başlatabilir” , “ben şimdi kendi teşkilatıma hemen aklıma geldi  şubeler bir tane olsa bak her şube bir tane üye olsa 45 tane şubemiz var kadarı ile” , “birde bir şey daha var başka bir yayın organı söyleyin ki bana bizi anlatsın bana” dediği, R.K.’nın “konutanım bunu hemen uygulayacağım merak etmeyin” dediği, A. H. Tolon’un “ sayın başkanım vallahi seni sırtıma alıp Kızılaydan sıhhıyeye kadar taşırım” dediği, R.K.’nın “Her zaman emrinizdeyim ne demek” , “Sizin sayenizde iştişare kurulu diye bir kurul oldu” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır ben bir toplantınıza katılamadım oda aynı güne denk geldi bizim Perşembe günleri hep onu söylerim ben Yücele ve diğer arkadaşlara Perşembe günleri Genel Kurulumuz var biliyorsunuz sizde katıldınız” dediği, R.K.’nun “doğru doğru merak etmeyin Perşembe günü olmayacak o bir zorunluluk haline gelmişti”dediği, 

Tape No:6310’da kayıtlı 02.05.2008 saat:13.35’de Ü. İ. ile yaptığı görüşmede; Ü. İ.’nin “Efendim General Kötler diye bir adam var bu adam bu GSG-9 u icat eden adam onun yanında çalışan Almanlar İş adamları Güvenlik ile biraz ilgileniyoruz ya bunlar Türkeyiye gelecekmiş askerlerin Leventte filan Golf Klübünün dediler bende Asker bu kadar meraklı olsada Leventte Golf kulübü olmaz filan meğerse Harp Akademisinin Golf kulübü varmış” dediği, A. H. Tolon’un “ Var Harp Akademilerinin içindedir orası ama şeye bağlıdır Golf Federasyonuna bağlıdır Harp Akademilerinin Hudutları içindedir evet” dediği, Ü. İ.’nin “Peki burda Pazar günü Golf oynamak için kim izin verebilir” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır zaten kendileri izin alırlar oraya ya abonedirler kartları vardır oraya nasıl Golf kulübünün üyeleri geliyor ancak hangi günler onlara açık hangi günler askere açık onu bilmiyorum onu öğrenmem lazım size Harp akademilerinden” , “Ama şimdi değil yarın öğrenebilirim onu” dediği, Ü. İ.’nin “Tamam Paşam inşallah bu Pazartesi Salı bir oturup Yemek yeriz Paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Siz iş yerinizde misiniz” , “…Basında Üstadsınız Yıllarında Genel Yayın Yönetmenliğiniz var bizim bu Ulus Gazetesi ne olacak” , “bir tane ulusumuz var iki tane yok ki” , “nasıl çıkmıyor çıkmaz olurmu o çıksın diye ben sabahları  6 da alıyorum gazeteyi posta kutularına dağıtıyorum ya” “ne lazımsa Üstad bir defa şöyle ben sayın İ.nin çevresinden 100 tane abone bekliyorom en az” , “yıllık 35 kağıt eve teslim daha ne yapalım yani” , “niye zarar mı gördünüz bak koskoca imparator yarattınız gazeteci olarak” dediği, Ü. İ.’nin “imparatorluktan kastınız A.D. ise” dediği, A. H. Tolon’un “ evet” dediği, Ü.İ.’nin “vallahi bunların içinde en namuslusu o” , “yani oturupta bir H. Ü.’yü nasıl met ettiklerini bir okusanız” , “hiç olmazsa öbür tarafta bu Ertuğrul filan biraz utanıyor insan içine nasıl çıkarız diye” , “birde orda Y.Ö. diye bir adam var baya önemli bir adam” , “yani Emin’in birde yerini dolduruyor” dediği,  

Tape No:6311’de kayıtlı 03.05.2008 saat:14.15’de B.K. ile yaptığı görüşmede; Sekreter’in “… Tercüman Gazetesinden arıyorum müsaitseniz Yazarımız B.K. görüşmek ister” diyerek telefonu B. K.’a verdiği ve “….. Bu hani birşey geldi ya efendim bizede geldi bir kişi geldi sonra size gelmişti” dediği, A. H. Tolon’un “Evet gelip gidiyor buraya gelip benimle görüştü ..” dediği, B. K.’nin “Şimdi o çocuk ile o arkadaş bir vesile ile bizimle tekrar temas kurdu işte bir şeylerden böyle bahsediyor tabi onları içinde bulunduğu mevzuları” dediği, A. H. Tolon’un “….. boşver ben hepsini çözdüm o bir temas sağlamak istiyor” dediği, B.K.’nin “… karşılığında da herhalde kendisine çıkar sağlayacak” dediği, A. H. Tolon’un “Karşılığındada kendisine ki böyle bir görev verilmişde değil vermezler zaten ciddi düşünürseniz ona kendisi varken ortada yep yeni katılmış yeni bir adama ya sen bunu başararsın aferin derim sana madalya takarım denmiş olamaz yani, kaldı ki bitişik binada devamlı onunla görüşen bir adamı var bitişik binada oturuyor şimdi bu adam cağız iyi niyeti kötü niyeti ile birşeyler yapayım diyor birde itibar kazanacak” , “ikincisi yakınlaşacak üçüncüsü şeyde bir mevki sahibi olacak kendi grupları içinde bir mevkiye sahip olacak”  “Şimdi yani bir tırmanış arayışı içerisinde bende onu kırmıyorum işte sizden geldi diye burda geldi benimle görüştü uzun uzun anlattı filan kendi kafasındaki bir oluşumu gerçekleştirmek için ilgililerle görüşme şansı ben dedim ki tamamda siz resmi müracatta bulunun bizde resmi müracatta bulunduğunuzu işte görüşme talebinizi iletiriz zaten iletmiştim oraya ben aylar önce iletmiştim bu kaza maza geçirmiş şöyle olmuş filan falan” , “ Efendim şimdi olmazda zaten bakın lütfen kendiniz oturun şimdi siz bulunduğunuz yerde oturuyorsunuz ben varken ben sizle direk görüşebilecekken biri gelip diyorki size benim için gönderdi şeyle görüşmek istiyorum görüştürürmüsünüz beni diyor” , “hayır şeyle bizi görüştürürmüsünüz” , “Ufuk ile görüştürürmüsünüz diyor demezmisiniz ya halla halla Ufuk ile direk görüşme şansı varken öyle değil mi” dediği, B.K.’nin “Evet şimdi bu aylar önce bize bunu söylediğinde bu bizim yapacağımız iş değil dedik böyle bir işe girildi falan çok ısrar etti şimdi yeniden  ortaya çıkmasını” , “Neden söylediğimi şey yapayım onların şimdi malum bir medyadada yapılanmaları varya orayı burayı ele geçiriyorlar” , “Burası işte aynen sizin anlayışınız olur falan diye bize öyle bir yani parmak bal çalıyor ama biz buna rağmen” dediği, A. H. Tolon’un “yemeyiz yemeyiz biz bir defa şöyle söyleyeyim çok afedersin” , “ateş olsa ancak culmü kadar” , “ha işte o kadar ateş dediğim kıvılcım bile değil onun kıvılcım olma arzusu var” , “var bak başka bir şey daha var ikincisi bitişik binada oturan ile sıkça bir araya gelmiyormusunuz” ,  “bir araya geliyorsunuz üçüncüsü başka kanallardan yani kala kala şimdi şapkayı başına yeni geçirmiş bir zat vasıtasıylamı bu ahbablığı sürdüreceksiniz” dediği, B.K.’nin “evet doğru söylüyorsunuz” dediği, A. H. Tolon’un “ şimdi aslanada zannediyorki bir defa aslanın bak bu kelimeyi sizin için özel seçtim bunun muktesebatı bu işe yetmez aslanın değil pardon” , “yani hayır aslan dediğim Ankarada oturan aslandan bahsediyorum” dediği, B.K.’nin “bende onu diyorum efendim yani mesela onun inandırıcılığı kaldı mı”, “evet mantık orda oturmuyor yani ok yaydan çıktı düğmaye basıldı insan öyle algılar ok yaydan çıkmışsa” dediği, A. H. Tolon’un “ şimdi buradan olmaz bakın şimdi daha yakın ön planda duranlar varken böyle dolaylı bir şey yani çok afedersiniz apartman komşularınız varken kapıcı ilemi görüşüyorsunuz siz” dediği, B.K.’nın “ben efendim daha net olarak izin verirseniz sorayım aslan kendi gitse al benim bu pençelerimi sök ben her şeye razıyım derse gel bakalım seni bir tedavi edelim dermi veterinere” dediği, A.H. Tolon’un “ Bu şimdi hani gidecek diyecek efendim .... hiç merak etmeyin ya olurmu aferin aslanım diyecek hadi gel bakalım sana birşey verelim falan bu şimdi gelmiş gariban şey kazanacak işte gönül kazanacak itibar kazanacak” dediği, B.K.’nın “yani onun ikna olmasını bu işin olmayacağını anlamasını bizde hissettirmeye çalışalım” , “şey yani bu işi yani Türkiyenin vaziyetinden genelde üzülüyorlardır genelde ama genelde gelecek için bunları” dediği, 

Tape No:6312’de kayıtlı 05.05.2008 saat:10.26’da A.T.ile yaptığı görüşmede; A. T.’nin “Sağolun Sayın Erkan buradalar” , “…bugün saat 15:30 da müsait olur mu yarın hangi saat müsait olur” dediği, A. H. Tolon’un “15:30 olur ama 16:30 ayrılmak zorunda kalırım” , “Tamam nerde görüşelim” dediği, A. T.’nin “Siz nereyi emrederseniz burası benim bürom” “… uygun görürseniz benim büromda” “K.  Sokak” “./.” , “Eski Orman Bakanlığının karşısı Sahil Güvenliğin tam karşısı eski sahil güvenliğin” , “Kızılay” dediği,  

Tape No:6313’de kayıtlı 05.05.2008 saat:10.30’da F. T. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “ Şimdi birinci bu bir tane ihtiyar var bunların Mustafa abileri Ruhinin komutanı” “80 yaşında bunlar Türkiyenin namlı bıçıkları geçiniyorlar balık değil solucan tutsalar nağmertim”  dediği,

Tape No:6314’te kayıtlı 05.05.2008 saat:11.03’de A.T.T.  ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “şimdi ben talibim demek olmaz ağer adam bir talimat aldıysa konuştuk ya bir talimat almış ise bize gelir teklifte bulunur” , “programladığımız şekilde gitmeli bence”, “peki teklif ordan gelmiyorsa kendine talip olman uygun oluyormu olmuyor” , “oldu mu sen bize bir  uğra yine o şey yine wolnik molnik diyor … hayır açılır açılmaz koca bir ekran kocaman enfekşen tehlikesi ile yüz yüzesiniz ona göre tedbirlerinizi alın falan diye bir şeyi var ” dediği, A.T. Tolon’un “peki bende size başka bir şey söyleyeyim hoşunuza gider diye tahmin ediyorum dün ben gittim şeye spor klübüne üye oldum haftada 4-5 gün kontrollü bir şekilde oradaki adamların nezdinde spor yapacağım hafta içi Umutta orda hergün gidiyor hafta içi bende gideceğim hem haraket yapacağız haberin olsun” dediği, 

Tape No:6315’de kayıtlı 05.05.2008 saat:11.26 da G.B.  ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Öğleden sonra  şeyde sizin toplantı saatinde şey var 3:30 da  bu adam bekliyor gelmiş istanbuldan  bunların babasını kulu var  sanki bigün cehennemin dibine dicem” , “O eski şey OHAL valisi” , “Gelmiş bu B.T. aradı bekliyoruz bilmem ne ... pez…ler be affedersin” “Zır zır zır işte gidecez oraya sen ne yaptın” dediği, G. B.’nin “İyi bende napayım Gamze yi gönderdik işte” , “Ondan sonra  şimdi de evi toparlıyoruz he he” dediği, A. H. Tolon’un “Aldım haberi ben hayırlısıyla” dediği, G.B.’nin “Kaçta çıkarım heralde 1:30-2 gibi çıkarım” dediği, A. H. Tolon’un “Peki bakarım o  zamana kadar ben yetişirsem ...” dediği, G.B.’nin “Hayır hayır yetiştirmeyin ona göre bir alışverişimiz var zaten” , “bitmiş olursa işimiz çıkışta görüşürüz tamam” dediği,

Tape No:6316 da kayıtlı 15.05.2008 saat:14.29 da M.E.Ç. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Efendim Tolon size derin saygılarını sunuyor …” , “…. ordan oraya koşmak ile meşgulüm o toplantıdan o toplantıya…” , “bu arada çok sevgili çok değerli arkadaşınız babasını kaybetmiş  o vesile ile onada ulaşamıyorum bu ara sizede başsağlığı dileklerimi iletiyorum” dediği, E.Ç.’nin “sağolun paşam çok teşekkür ediyorum” dediği A. H. Tolon’un “ Bekir bey için söylüyorum” , “Şimdi her tarafta bu Ulus Gazetesinin yaygınlaşması için bir platform olarak yani Türkiyedeki tüm kadın platformlarını bir araya topladık biliyorsunuz emek veriyoruz onu ben bütün Garnizonlara vesayre filan iletiyorum onlarlada zaman zaman görüşüyorum biliyorsunuz bir vatansever adam çıktı üstlendi işte aslında Gazeteci değil bu oktay bey dünyanın masrafını yapıyor işte Gazeteyi  çıkarıyor bu Gazete günlük değil biliyorsunuz haftalık adrese dağıtılıyor Atatürkün kurduğu Milli Mücadele Gazetesi” , “şimdi bunlarla geçen gün konuşurken bugün yine toplantıda bunu soracaklardı banada ben geciktim bu sefer” , “Hemen sizden söz ettiler dedilerki işte bu arada bir parantez açıyorum burda durdurursanız bir parantez açıyorum benim konuşmamı duyuyor şimdi hanımefendilerin pek çoğu burda” , “Ben bir dakika önce sizi ararken yanlış numara çevirmişim bir numara yanlış çevirdim herhalde” , “ Bir bey çıktı sesi benzettim ama yani yakınınızda çok affedersiniz ben sayın Ç. ile görüşmek istiyordum yanlışmı aradım acaba dedim” , “Beyefendi dedi keşke sayın Ç. burda olsa dedi bak şimdi adamın birisi yani söylüyor sonra dedi bizde onu arıyoruz dedi” , “Dedim ki bende işte görüşmek istiyorum ha şunuda sordu E. Ç. mı dedi evet kendisi dedim bizde onu arıyoruz bizde onun hayranıydık okurduk ama dedi onun tabirini kullanacağım onu Hürriyetten kovdular” ,  “bende dedim ki o tabir onundur eğer onlar” , “Onu kovan kafa gücü yetse bizi memleketten kovar dedim şimdi hanımefendiler olduğu için söyleyemiyorum o adam dedi ki hani bir tabir varya belki manasında belki kovarlar dedi böyle bir konuşma şimdi dönüyorum Ulusa efendim neyse size ulaştım ben şimdi Ulusta Nevzat bey Cengiz bey işte oranın ... konuşurken dediler ki acaba zaman zaman çünkü bir E.Ç.’ın bize” , “Dedilerki konuşma sırasında ya Sayın Ç. acaba bize zaman zaman yani bu işi bunu desteklemek için bu işi bu çünkü Atatürk çizgisindeki tek yayın yapan şey bu şimdi Gazete arada bir bize birşey yazsa yani onun adını duyanlar hı sayın Ç. derlerde biraz Türkiyeye yayılırız valla bende bunu iletirim dedim size bu konuyu iletiyorum” ,“sana iletmiş oldum onlarım bu ricasını” dediği, E.Ç.’nin “tabi tabi fakat şey şimdi ben bilmiyorum benim söylediklerimi kimse duymasında” , “şimdi bu yani hiç sıfır olan bir ayağa kaldırmak çok zor bir iş şunu söyleyeyim” dediği, A. H. Tolon’un “ yok o kadar değil yani o kadar değil tabi haklısınız onlar zaten burda yani o ekip yokta bizim Yönetim kurulunda bir hamınefendi var şimdi şunu söyleyeyim şimdi biz hep şunu konuşuyoruz ya yeni yetişen nesil Cumhuriyet ilkelerine Cumhuriyetin kuruluşuna Atatürkçü değerlere ilke ve inkılaplarına devrimlere pek aşina değil hatta testler falan yaptık inanılmız rakamlar çıktı 1000 kişiden 6 kişi nutuk okumuş inanamadık biz yani inanılmaz şeyler şimdi bunu bir yayın yoluyla tabi yoksa bir Günlük gazete olması filan şey değil hani birazcık böyle şey çeker mi bu bütün Türkiyeye dağıtılıyor ya Adrese gidiyor bu ulus Gazetesi siz bilirsiniz” dediği, E.Ç.’nin “abone sistemi ile falan filan şey olmaz paşam şimdi kaç satıyor ulus bilmiyorum 2-3 bin satmıyordur” , “yani zor bir olay hani var olan bir gazeteye böyle asılmak bence daha şey olur” dediği, A.H. Tolon’un “Tercümanın öyle yanını okudunuz mu Ufuk varya Ufuk çağırdılar onu Ufuğa değil esas Patrona dediler ki bu yayınlanmasın o kadarını biliyorum bu artık yayınlanmasın dediler” , “Hayır şeyini içindeki köşeleri değil şimdi ben tabi takip ediyorum köşelerde serbestler yani zatıaliniz tabi size kimse değilmi yani köşelerinde serbestler köşe yazılarında Manşette yumuşaklar” dediği, E.Ç.’nin “Kısıtlılar Evet yani işte çizgi değiştirdiler derken onu kastediyorum yani öyle bir olay ki şimdi Paşam burda şey yapan yani benim gördüğüm onlar benim zaten eski yazıları falan yayınlıyorlar” ,  “Şimdi en korkmayan şey Sözcü yani onu görüyorum şuanda şeyde Basında Cumhuriyet zaten yani kendi içinde bir sürü sorunları olan gazete hırlaşıyorlar kendi aralarında falan filan işte İlhan abinin şimdi yokluğu bilmem neyi falan filan derken yani o Cumhuriyet için aynı şeyi söyleyemiyorum şimdi dolayısı ile” dediği, A. H. Tolon’un “ dikkat buyurduysanız hiç şey demedim orası için demedim çünkü bir türlü bir yere ulaşamadı yani” , “şimdi sayın Emin Ç. belki ben eksik ifade ettim o hani devamlı bir köşe yazma tarzında değil hani arada sırada böyle misafir falan oluyor ya bir şey gibi” , “size aktarılacak çok bilgi var” dediği, E.Ç.’nin   “tamam paşam tabiki ne zaman isterseniz” dediği,

Tape No:6317’te kayıtlı 05.05.2008 saat:16.06 da S.Y. ile yaptığı görüşmede; S. Y.’nin “Paşam merhaba ben Türkiye Gençlik Birliğinden Seval” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim daha sonra görüşebilir miyiz”  ,“Şu anda bir toplantıdayım” dediği,

Tape No:6318’de kayıtlı 05.05.2008 saat:17.15’de S.Y. ile yaptığı görüşme içeriği ‘sivil toplum kuruluşu’ yapılanması başlığı altında yazılmıştır.

Tape No:6319’da kayıtlı 05.05.2008 saat:17.25’de Salih ….. ile yaptığı görüşmede; Salih…. “Tümgeneral Salih”  dediği, A. H. Tolon’un “… iki şey için seni rahatsız ettim Birincisi şu…. Ulus Gazetesini bir çağır bundan başka tutamağımız yok bu kadar söyleyeyim sen anlarsın” , “Bunların akreditasyonunu filan sen yaparsın yani bunlar 6 bin tane tamam bunlar günlük çıkmıyorlar ki çıkmazlar” dediği, Salih’in “onlar mahalli gazete görünüyorlar” dediği, “ama bir tek Mustafa Kemalin adını yazan bir tek var elimizde sen bu adamları bir çağırtır bir ara 5 dakikanı alır birde bunların müracatı olacak size işte konuşma yapmak için şimdi bunlar şey bekliyorlar dedim ki ya o tanısa sizi bilse sizin uğraşınızı fedekarlığınızı zararına çıkıyor bu çocuklar ya” , “.. Atatürkün Cephesini çıkarıyorlar onu söylemek istiyorum” , “Birincisi bu birde şey gelmek istiyor Tercümanın başındaki olan” dediği, Salih’in “.. görüştük komutanında onayını aldım gibi ama 23 üne kadar dolu komutan”  “Ufuk bey ...” dediği, A. H. Tolon’un “şimdi ben seni rahatsız ediyorum bana diyor ki ya kardeşim sevilen sayılan insanlarsınız  işte  Ufuk için söyledim o takdir sizin oldu mu canikom” dediği, Salih’in “… 23 nden sonra …buluşturacağım onunla” dediği, A. H. Tolon’un “..birşey söyleyeceğim bir emir verirsen bir Ulusu arasınlarda bu çocuklar bir gelsinler kendilerini bir anlatsınlar size” dediği, Salih’in “Komutanım anlaşıldı tamam” dediği,  

Tape No:6320’te kayıtlı 07.05.2008 saat:12.19’da R.B. ile yaptığı görüşmede; R.B.’nin “Canım ben Selhattin abi ile şey gönderdim sana selam ve saygılarımı onlarla görüştünüz biliyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Ankaradayım … dün işte bir görüşmeler oldu anlatırım gelince size, başka bir şeyle burdayım ama bugün Çarşamba biliyorsun”,  “Çarşamba günleri ben şeye gidiyorum çalışmaya” dediği,

Tape No:6321’de kayıtlı 07.05.2008 saat:12.23 da İ.T.ile yaptığı görüşmede;İ. T.'nin “Türkiyenin manzaralarını seyrederken bir taraftanda herkes sanki yangından mal kaçırmış gibi A. Ş. bir taraftan P… bir taraftan bilmem ne” dediği, A. H. Tolon’nun “Bırak P… falan esas şey var onu bilesin ben dün gittim anlattım sonra bir araya gelince anlatacağım bu Ergun bey vardı hatırlarsın eski Müşteşar” dediği, İ. T.'nin “Hı E.Ö. iyi bir arkadaştır o” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam onlar ayrı bir çalışmayı organize ediyorlar kendi mensupları olduğu grupta birkaç kişi daha var onlarına tanıyorsun ben isimlerini söylemeyeceğim ama tanıdığın kişiler bizim çalışmalarımıza katılmış isimler onlar yeni bir mevcut kendi siyasi partilerini üst düzeyinde hakimiyet tesir etmek üzere bir çalışma içindeler” , “Yani özel bu size içindeler bende hemen sizi söyledim dedim ki o bitmiş değil yani o iş devam ediyor o iş çalışılıyor dedim birde diğer tanıştığınız arkadaş döndümü yurtiçine onu bilmiyorum Almanyadaydı” , “Dönmüş ise arayacağım onu bugün yarın ben hafta sonu 3 gün Ankara dışında olacağım Salı günü döneceğim bence bir araya gelinip tekrar bir genel duruma bakmak lazım” dediği, İ. T.'nin “İhtiyacımda var çünkü kafam durdu” dediği, A. H. Tolon’un “Ama yok doğru şimdi Ptırak gibi dediğin söz doğru öyle yani her aklına gelen işte ben hep birleşiniz dedim birlikte işte hala öyle diyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Biraraya gelip oturalım ben yokum diyorum anlamıyorlar ya kardeşim benim derdim beraberliği sağlamak ya ah ah” dediği, İ.T.'nin “Neyse onu şey yaptık arkadaşlarda mutlu oldular yaptığım toplantılarda son geldiğim noktada şu efendim iş adamları yine kıvırıyor” , “Her zamanki gibi kıvırıyorlar ancak Altmışa yakın İl de 1 ve 5-6 kişilik isim listesi tespitleri tamamlandı Ankarada” , “Bir ara o size takdim edilecek” , “Bu isimleri toparlayıp bir araya gelip kararı onlara verdirtmek” dediği, A. H. Tolon’un “Evet efendim” dediği, İ.T.'nin “Biran evvel halbuki bunun yapılıp Eylül Ekime kadar da diğer bölümlerini tamamlamak gerekiyor” dediği, A.H. Tolon’un “Ama Eylül Ekime kadarda bunu pekiştirmeyi düşünüyorlar pekiştirmek sıkılaştırmak” dediği, 

Tape No:6322’de kayıtlı 07.05.2008 saat:14.15’de A.T.T. ile yaptığı görüşmede; A. T. T.’un “şey var mutat her zaman oluyor” dediği, A. H. Tolon’un “ kim var mutat” dediği, A.T. Tolon’un “emine” dediği, A. H. Tolon’un “ bugün Çarşamba” dediği, A.T. T.’nin “evet böyle oldu bugün kaydı” , “şey mavi anahtarlık” , “en alt sol altta olabilir mavi çayyolu diye yazıyor zaten” dediği, A. H. Tolon’un “ peki bakarım” dediği,

Tape No:6329’da kayıtlı 09.05.2008 saat:13.28 de A.A. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “…dünkü bize ilettiğiniz konu ile ilgili olarak Tercüman Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Ufuk Büyükçelebi ili görüştüm o benim dostumdur” diyerek başından geçen olayları Ufuk Büyükçelebi’ye aktarmasını, onun da isim vermeden haber yapacağından bahsettiği ve Ufuk Büyükçelebi’nin telefonunu verdiği, A. H. Tolon’un “… Ufuk bey biliyor sizin bizim Platformun üyesi olduğunuzu da biliyor..” dediği,

Tape No:6330’da kayıtlı 10.05.2008 saat:14.57 de B.K. ile yaptığı görüşmede; B. K.’nin “..birşeyler çıktı ya haberler vardı Gazetelerde işte bu Kuzey Irakta bir hareketlilik meselesi” , “Acaba kulağınıza gelen birşey varmı yakalanma falan varmı” dediği, A. H. Tolon’un “Yok gelmedi bugün bana Habertürk falan soruyor şimdi İstanbuldayım..” , “ama bir şey söyliyeyim yakalansa saniyesi saniyesine burası açıklar niye açıklar biliyormusun halka karşı bir sürpriz yapacağız demediniz mi” , “o sürprizi sizden önce biri açıklasın istermisiniz” dediği, B.K.’nin “Doğru söylüyorsunuz Telefon ile konuştum geçen hafta Yaşar Paşam ile” dediği, A.H. Tolon’un “söylemişti bizim Büyük” dediği, B. K.’nin “Oda gidecekmiş evet” dediği, A.H. Tolon’un “Siz bakın sizin çok özel bir konumunuz var yani siz endişe falan duymayın” dediği, B.K.’nin “yok endişeden değil” dediği, A.H. Tolon’un “ yok bir ara endişelendi mi acaba falan yok yani” , “onun da başını kaşıyacak şeyi yok onun da şimdi paçası sıkışmış şimdi azarlar yine bu olaylar oldu diye maalesef yine Batmanda 4 tane var Aktütünde yine var maalesef” dediği,

Tape No:6331’de kayıtlı 12.05.2008 saat:12.27’de F.T. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “... onları bıraktım İstanbulda ben Saraydan dönüyorum şimdi” , “Abiciğim yine bu adam yine kafayı karıştırmış şimdi 5 dakika önce beni aradı halbuki sabahleyin onlar topluca bir yere gideceklerdi falan biz dedi bir takım karışıklıklar oldu gidemedik dedi filan bu Ahmet de bunlar herhalde biraz kafalarında dağınıklık var bunların” dediği, F.T.’nin “Yani mutlaka bir yamukluk var bu adamda” dediği, A.H. Tolon’un “mutlaka yalnız bu Ahmetin gelişi de yedibuçuk sekiz saat sürüyormuş Ankaradan” , “Dönüyorum ben şimdi seninde çok iyi tanıdığın Sayın Valimiz ile beraberim sayın Oğuz Valimiz ile” , “efendim Fevzi paşamın selam ve saygıları var oda size hürmet ve saygılarını sunuyor” dediği,  

Tape No:6332’da kayıtlı 12.05.2008 saat:14.30’da F.A. ile yaptığı görüşmede; F. A.’nın “Paşam merhabalar F.A. ben Tercüman gazetesinden” dediği, A. H. Tolon’un “.. Ferhat bey buyurun efendim nasılsınız” , "…ben bir resmi ziyaretteyim şuanda bir makamdayım” dediği, F. A.’nın “Ne zaman müsait olursunuz arayayım mı daha sonra” dediği, A. H. Tolon’un “Bir saat sonra yolda olacağım ararsanız” dediği, 

Tape No:6333’te kayıtlı 12.05.2008 saat:15.52 de Ü.İ. ile yaptığı görüşmede; Ü.İ.’nin “.. Cuma günü V. G. Paşanın evine gitmiştim orda birşey işittim yani efendim ordu komutanı bilmem kim Hurşit Paşa için şöyle demiş hiç umursamam ama V. G.’nin eşi zatıaliniz için Paşa hanımlarından duyduğu ile veya bir takım hatunlardan bir taneside rahmetli paşamızın eşiymiş” dediği, A. H. Tolon’un “D.A.’nın” dediği, Ünal İNANÇ’ın “Evet Tolon olmazsa biz hiçbir şey yapamayız Allah ondan razı olsun” … “Türk anaları onun gibi bir insan doğurduğu için müstehirdir ve bunu duydum çok hoşuma gitti yani” dediği, A. H. Tolon’un “Gideyim ellerini öpeyim ya ne diyeyim ne yaptım biliyormusun bak nasıl duygulanacaksın Ben Saraydan geliyorum Saraydan” , “Orda birini ziyaret ettim Kırklareli Saray” , “Beyaz elbiseliye gittim” dediği, İ. İ.’nın  “Anladım Paşam geldiğinizde bir görüşelim” dediği,

Tape No:6334’de kayıtlı 12.05.2008 saat:16.16’da Levent…. ile yaptığı görüşmede; Levent’in “Komutanım saygılar sunuyorum Levent” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır ben yoldayım tabi ısrar etti uğramadan geçme diye ben birazda bu defa maksatlı uğramadım” dediği, Levent’in “…ben sizin maksatlı uğramadığınızı anladım da bende yakın durmadım zaten”dediği, A. H. Tolon’un “ ya levent ben gereğini neyse o bilirsin sen” dediği,  Levent’in “Ben özellikle uzak durdum komutanım aynı maksatla” dediği, A. H. Tolon’un “Ya Levent sen istersen Antartikaya git bize ait bir Leventsin o kadar yani” dediği, 

Tape No:6335’de kayıtlı 12.05.2008 saat:19.45’de Vural….. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… bu sabah Trakya ya geçtim şeye gittim Saraya ordan şeye döndüm sabah anlatırım şeyi ziyaret ettim nedir o eski Deniz Kuvvetleri Komutanı ziyaret ettim” , “Geçmiş olsun diye” , “… bir çocuk hadi bakayım istirahat edin teşekkür ederim şimdi geldim Ayla kaldı anasına bakacak birazcık” dediği, Vural’ın “ha Ayla kalmış Hurşit dönmüş” dediği,

Tape No:….. da kayıtlı 12.05.2008 saat:20.39’da R.B. ile yaptığı görüşmede; R. B.’nin Torinoda olduğunu söylediği ve Kanaltürk Televizyonunun satışını konuşmaya başladıkları, R.B.’nin “Kanaltürkü diyorum Kanaltürkü” , “Duydunuz herhalde” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır duymadım dinlemedim ki” , “Abi ben sabah sekiz … saraya gittim hani bir ziyaret yapacaktım” , “O ziyareti yaptım ordan geldim İsmail paşaya uğradım saat ikide”  “İki buçukta makamdan çıktım biraz önce buraya geldim” , “Hayrola bana söyle takip edeyim” dediği, R.B.’nin “Efendim Kanaltürkü Fettullah ın bir taraftarına satmışlar K.C. ile şey” “Bakın kanallara günün bombası bu” , “Öbür bizim konumuzdada abimiz çok sıkı bastırıyor haberiniz olsun” dediği, A. H. Tolon’un “.. onu anlattım şeye ziyaret ettiğim adama anlattım” “.. ziyaret ettiğim adama anlattım bilesin dedim” , “Şeye yine söyleyecem konuştuğum adama yine söyleyecem yani gene söyleyecem bilesin” dediği,  

Tape No:….. da kayıtlı 13.05.2008 saat:10.08 de R.B. ile yaptığı görüşmede; R.B.’nin “O abinin teşebüsü doğru maalesef” , “Onu konfirme ettim başka bir kaynaktan” , “... yani o kesin öyle” , “Onu size arzedeyim dedim” dediği, A. H. Tolon’un “Tabi ben dedim sana yani bunu böyle olduğunu ben burdan aldım aktaracam engeç yarın .... bilesin yani sen” “Oldu mu Ruhicim  öbür işte doğruymuş haberin olsun …takip ediyorum basında da yer aldı” “Şimdi ben onu yine aynı kaynağa söyleyecem haberin olsun” dediği, 

Tape No:….. da kayıtlı 16.05.2008 saat:15.03’de Mustafa Özbek ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “… zatalinize bassetiğim dostumuz sayın Çömez ile beraberim onunda selam ve saygıları var siz 19 mayısta nerdesiniz” dediği, M. Özbek’in “Efendim şimdi bizim bu ART nin açılışı var 28 de burda 20 veye 21 İstanbul a dönüyoruz” dediği, A. H. Tolon’un “Peki İstanbul da olduğunuz bir zamanı ayarlayayım ben sizi tekrar rahatsız edeyim” dediği,

Tape No:6336’da kayıtlı 17.05.2008 saat:12.50’de  Ü. İnanç ile yaptığı görüşmede; Ünal’ın “Paşam şimdi şu ödüller ile ilgili hiç olmazsa size telefonda bilgi vereyim.Bizim bu ödüllerin adı yurttaşlık ödülü” , “Mollareisoğlunu seçiyoruz.Birde kayıpettiğimiz iki arkadaşımız var. Bostancı ve Mumcu” dediği, A. H. Tolon’un “ evet Allah rahmet eylesin” dediği, Ünal’ın “Onlarla ilgili iki ödül veriyoruz. Birisi zatı alinize birtanesi de Sabih Kanatoğlu’ na” , “Ondan sonra yine bir gazeteci Yeni Çağ da yazıyor.Eski Harbiyelidir, Y. S. D. bu şehitlerden gazilerden ondan sonra memleket sorunlarından yüreklice bahseden bir adam ona veriyoruz. Daha çok çocuklar ile ilgili bu A.N.Ö. vardı, tanır mısınız bilmiyorum eski Halk Partili” , “Çok değişik bir adamdır. Onun eşini yılın anası seçiyoruz. Çünkü zihinsel engelli bir çocukları olmuştur.Porsuk barajı ile ilgili Eskişehir barajı ile ilgili çalışırlarken 1951 de davn sendromu, bu kadın zihinsel engelli çocukların eğitilebileceğini dünya ya ispatladı. Bunlarla ile ilgili birde çalışmaları var ona veriyoruz. Yine Prof. Dr. G.O. var, sokaktakiler diye sokak çocukları ile ilgili bir dernekte acayip çalışan bir adamdır. İkincisi de M. S. diye bir Vali yardımcısı var, İstanbul da Vali Yardımcısıydı. Suça karışan çocuklar ile ilgili çok büyük çalışmalar yaptı mükafaten onu hemen Antalya ya gönderdik” ,  “Onunla S. S. paşa vardı. Onun kızı vardı Prof. Dr. B. S. ona veriyoruz. Birde Avusturya ya bir dans grubu gitti 16 tane yabancı televizyon 13-14 yabancı gazetede Türkler Viyanayı dansta feth ettiler diye bir şey” ,  “Yine bir ödül veriyoruz. Türkiye de Yargıçlar var K. A. diye bir adam üç yıl süre ile Anayasa mahkemesinde yargılandı. Bir gün bile yav beni niye yargılıyorsunuz ben ne yaptım filan demedi. Veya bu ne biçim Adalet de demedi. Ona veriyoruz Türkiye de yargıçlar var Yargıca güven var meselesi” dediği, A. H. Tolon’un “ şu siz K.A. eski Bayındırlık Bakanı, MHP’li” , “Yani şu prefabrik konutlarla trilyonların sokağa dökülmesini sağlayan herife” dediği, Ünal’ın “Aman efendim soğuktan donan bir tane adam olmadı bir, ikincisi benim işim yolsuzluk ben B.C. diye bir adamın sorgusundaydım. Adam diyor ki Lice depreminden bütün parayı diyor briçten kazanmadım. Lice depreminde diyor toprak diyor evlerin yarısını aldı yarısını da Ceylan ile ben aldım” dediği, A.H. Tolon’un “Ben size onu anlatacağım. Anlatırım. Noldu sonra her 30 metre karelik betonu 30 metre kare beton kilometrelerce yeraltı yerüstü dalgaları noldu prefabriklere beyefendiye biz demiştik ki 5 ayda burayı mamur hale getireceğiz iyi oldu aracılar, şimdi hapiste yatıyor o heriflerin çoğu” , “Efendim bende bütün dosyaları var. Sakın” dediği, A. H. Tolon’un “Ya karşı çıkmadım bende bak o hassas bir konu dedim işte onu söyledim” dediği, Ünal’ın “Oluyor herşeyde yani herkesde bir şeyler var.Bizim C.A. diye bir çocuk Türkiye de de belgesel televizyonculuk yapılacağını kesesinden Nisbet adı bir kanal kurdu.Bir çocuk var bir polis Türkiyede polisin varlığını ispat etmişti.Çocuk polisini kurmuştu” dediği, A. H. Tolon’un “ onda hakkımız var emeğimiz var ama” dediği, Ünal’ın “Evet.E.Ç. ile Mustafa Balbay ın programına ödül veriyoruz”, “Devletin memurları ödülünü de Adli Tıp Kurumu Başkanı K. K. var, birde bu Merkez Bankası Başkanı D. Y. ona veriyoruz.Yılın Basın Emekçileri kuruluşu olarakta parlemanto muhabirleri derneğini seçtik” , “N. D. Kırmızı Çizgi diye bir şey yapıyor pazar günleri Kamuran abiyi çağırıyor.Sayın K.n İ. ı, benim bayağı hoşuma gidiyor.Ben buna bastırdım buna verelim dedim.Birde bir çocuk var TV 8 de sabahları E. T. diye soytarılık yapmadan palyaçoluk yapmadan günün haberlerini veriyor sonra yılın spor muhabiri diye de A.T. diye bir çocuk var Hürriyet gazetesinden bu birinci sayfadan da 2-3 defa manşet oldu” ,  “Yeni Çağ diye bir gazetenin sahibi böyle medya patronları var diye birde ona vermeyi düşünüyoruz.Birde Azim ve Cesaret ödülü diye bir şey düzenledik Özel bir Ödül bu Yılmaz Y. diye bir çocuk var.Yılmaz Y.’nin iki bacağı kopmuş iki kolu kopmuştu bir gözü kör olmuştu ve bu çocuk diretti yoksa bundan olmaz filan bu biyomik kol diyorlar biyomik bacak diyorlar.Ben bunları kullanacağım benim elin gavurundan” , “Bu 24 ünde ayın Çay yolunda TEB Otel diye bir yer var, Türkiye Eczacılar Birliğinin Çay yolunda kime sonsanız gösteriyor.Marketlerin yanında zaten” , “orda resepsiyon” dediği, A. H. Tolon’un “ Hayır, 24 mayısı unutamam Allah aşkına, ben sanki 24 yada 24 geçmedi 24 ü c.tesi günü çünkü şeydeyim ben” , “İzmirdeyim” dediği, Ünal’ın “Şimdi burda ki olay şu, bizim bu yurttaşlık diye bu ödüllerin adını adlandırmamızın nedeni vatandaşın ve yurttaşın önemi kalmadı” dediği, A. H. Tolon’un “ee siz hep söylersiniz bunu” dediği, Ünal’ın “Madalyaların üstünde 4 tane kelime var, Vatan, Sadakat, Görev, Onur” , “şimdi Tolga lütfen o gün gelsin” , “ödülü alacak kıyafette gelsin” dediği, A. H. Tolon’un “Öyle gelir. Öyle gelir de ben çok üzülürüm ben sizin düzenlediğiniz bir şeyde nasıl olmam diye” dediği, Ünal’ ın “ istirham ederim efendim ne demek” , “Ya size ödül vermemizin bir tek nedeni var, emekli paşa olunca insanlar ya böyle kasılıyorlar gidiyorlar balık tutuyorlar yada herşeyi biliyorlar ellerinin tersi ile terörü şu taraftan bu taraftan hallediyorlar bir tane paşa çıktı hiç bu işlere karışmayan” , “Mütedeyyin bir müslüman dikkat edin ne diyor Cennet anaların ayağının altındadır kadınları örgütlüyor” , “E tamam, yani bu ödülü orda da yazıyoruz niye ödül veriyoruz diye” ,  “Vatan gazetesine baktınız mı bugün”  “Aldırayım hemen, veya almışlardı şurda vatan gazetesi var mı bakın” , “Var, yazan ilginç iddia vahim neymiş o ” dediği, A. H. Tolon’un “Görüyormusunuz neler oluyor neler yapıyorlar şimdi” dediği, Ünal’ın “E doğru söylemiştir Neden” , “bakın beyim paşam”  “Bakın paşam, M. Y. diye bir adam A. paşayı ziyaret etti. Şenkal ile ilgili elinde dosyalar vardı. Bu sefer Mesut şeyi ziyaret etti. Mesala ben bunu kayda kuyda da girmesini isterim benim telefonu herkes dinlediği için, ben bir tarihte bir ev buldum, bir ev, yanımda da bir emniyet müdürü var iyi bir de hırsız var yanımızda. Ben eve hırsızı sokacağım hırsız bir mühendis kasalar üstüne mühendis evdeki kasayı boşaltacak kasada ne var dönemin Cumhurbaşkanına emri hak vuku bulmuş ölüsü Hacettepe morgunda eşi harıl harıl köşkte bir şeyler yapıyor saatler sonra gitti ne yapıyor ne kadar disket bilmem ne varsa onları topluyor bunları alacağız polis müdürü dedi ki abi benim hayatıma mal olur bu iş devletin bir takım kurumlarına haber verelim bizde devletin kurumlarına haber verdik gelsinler adamlarınız şurda çıkan malı alsınlar mal kendilerinin, telefon ettiğim zaman bunlar çok hoşlarına gitti 40 dakka içinde arayacağız dediler 10 dakka sonra aman ha dokunmayın filan dediler. İsviçre de bir siyasetci bir eski emniyet müdürü kızı beyin ameliyatı oldu, kızı beyin ameliyatı olduktan sonra yoğun bakıma gitti adam arabasına atladı Lişteştayna geçti, belli bir saatte geçmişti bir bankanın önünde durdu 5 er dakka ile ara ile iki tane araba geldi, iki tane büyük poşet aldı,  poşetlerin içinde kaset fotoğraflar ve zarflar vardı bankaya girdi. Bu ülke bunlarla idare ediliyor” , “Bu telefonları dinleyen muhterem vatan evlatları da” dediği, A.H. Tolon’un “ dinleyenler biliyormu yoksa dinleyenler…” dediği, Ünal’ ın “Dinleyenler köp…lik için dinliyorlar nereye gittiğinin bile farkında değiller” dediği,

Tape No:6337’de kayıtlı 17.05.2008 saat:15.06 da Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede; U. Büyükçelebi’nin “…efendim sinirden hop oturup hop kalkıyoruz ..” “Görmediniz mi bu Fikri S. denen ahlaksızın yazdığını”  dediği, A.H. Tolon’un “Bende iki yi aradım ya buna bir çok ağır tepki gösterin dedim” dediği, A.H. Tolon’un “Şimdi bu aşamada her türlü şeyi yapacaklarından hiç endişen olmasın tabi” dediği, U. Büyükçelebi’nin “E olacak ama bu yani bu artık bu kadarda diğer medyanın buna altı kız bir halt bulmuş gibi atlaması dehşet yani, Yapmayacaktım ben şimdi birde yeni şey yapmayayım diye geçirmeyeyim diye ben korktum yani ama baktım yapınca o adam bende ağzına geçirdim tabi” , “Tarikat kokan tezgah diye yaptım” dediği, A. H. Tolon’un “İyi yaptın iyi yapıyorsun tabi. Şey anlattı mı arkadaş görüştüğümüzü anlattı mı?” , “… buradaki müşterek dostumuz dada çalışmalarımız sürüyor dünde beraberdik hep yarım gün” , “Öyle durmuyoruz yani” “Bilesiniz. Siz buraya gelmiyormusun” dediği, U. Büyükçelebi’nin “..haber bekliyorum geleceğim bu 20 si ile 24 arası sizi muhakkak ziyaret edeceğim” , “Atatürk boşuna dememiş zeki Türk milleti diye bu salak insanları nasıl ayağa kaldırayım diye” dediği, A. H. Tolon’un “Ha onu bilerek söyledi zaten” , “Türk milleti çalışkandır diyor yahu” dediği, U.Büyükçelebi’nin “Ne çalışı tembel salak şerefsiz satılmış hepsi var” dediği, A. H. Tolon’un “..Neyse şimdi canım, .. bunu ortaya koyan şerefsiz ahlaksız namusuuz haysiyetsizdir ispat edemeyen” dediği, U.Büyükçelebi’nin “Öyle dedim zaten ispat edeceksiniz bunu dedim hemen açık ve net” dediği, 

Tape No:6338’de kayıtlı 18.05.2008 saat:13.42’de A.D.T. ile yaptığı görüşmede;  A. D. T.’nin “… bir Vatan Gazetesi alırsanız ve Vatan Gazetesinde Y.B.un bir yazısı var çok ilginç okuyunca şok oldum” , “Bu bizim Miting ile ilgili konuşuyor efendim Miting alanına gelmişte bakmışki orda bir 5-10 Bin kişi var ve Siyasi Şova dönüşmüş olay ve Mitingi düzenleyenlerde ortada yokmuş” dediği, A. H. Tolon’un “Ay yazıklar olsun” , “Mitingi düzenleyenler şeyin üstündeler çok teşekkür ederim iyiki uyardınız ararım kendisini” “Ararımda cevabını veririm” dediği, A.D.T.’nin “Bence bu cevabı miting komitesi olarak hep birlikte versek daha iyi olur” dediği, A. H. Tolon’un “Vereceğiz tabi ben birde davet eden adam olarak cevabını vereceğim ..” , “Onu hallederim siz müs... olun” dediği, A.D.T.’nin “Evet lütfen Y.B.’nin bugün çok ilginçti ve bugün birde şeyi de okumakta çok büyük fayda var bizim Birliğimiz ile ilgili olan arkadaşlara mail atacağız şey çok güzel bir yazı yazmış bu Eskiden Yunanistanda TRT muhabirliği yapıyordu” dediği, A. H. Tolon’un “ hı nur hanım mı N.B. mu” , “Ordan oraya bir sürü televizyon programında haber spikerliği yaptı falan o” “Yan yana oturdukları zaman telefonu açan Sinan Aygünün ne dediğini unutmayın”, “… insanlar bu kadar dürüst kimin niye çıkmadığını Sinan Aygün anlattı bize Sinan Aygün hatırladınız değil mi”, “… onlar yan yana oturuyorlar son dakikada vazgeçiyor birisi telefon ediyor Doğan Medyadan Doğan Medya nın patronu bunun akrabası oluyor”, “… işte o utanmıyor mu Pişmekanın Mitingine gidip oturmaya öyle olsun diyor ve onunda lafı Ekmeğimizden olacağız diyor…”, “Ben bunu söylerim Tuncaya” dediği,  

Tape No:6339’da kayıtlı 18.05.2008 saat:20.24’te Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Ben seni kucaklarım en az 1000 defa aradım ulaşamadım mesajda bıraktım biliyorum çok yoğunsun” dediği, T. Özkan’ın “Paşam telefonumu kullanamıyorum” , “Şuanda açıldı ben Çorumdaydım Çorumda Türkmen şenliklerindeydim” dediği, A. H. Tolon’un “Biliyorum ben seni takip ediyorum” , “Ben Salihli Malihli ... ben Yaşar  O. ile falan konuşuyorum şimdi önce şöyle söyleyeyim kim ne derse desin kim ne derse desin sen Tarihe geçtin arkadaş” , “Bir dakika arkadaş sen tarihe geçtin bir daha söylüyorum sen bizim gönlümüzdeki yerinde oturuyorsun” , “Nereye satacaktım” dediği, T. Özkan’ın “Ya Paşam almadılar ya” dediği, A. H. Tolon’un “aldılarda vermedin mi kardeşim yani” dediği, T. Özkan’ın “Yani Paşam anlatsam varya anlarsınız ya” , “Paşam bedava vereyim dedim dedim ki şunu alın almıyoruz dediler bana ne dediler biliyormusunuz Paşam Siyaha düştün kapansınki sen Cezaevine düş ki Siyaseten Başarılı olun siz delimisiniz dedim ya” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi ben sana birşey söyleyeyim mi bugün Lütfen bak bak neler oluyor Bugün lütfen bir Vatan gazetesinde Y. B.u oku oku niye çıkmadı orda konuşmadı ben biliyorum ben sebebini ama ne yazıyor orda 5 Bin kişi varmışta o adamlar orda yokmuşta olmaz olurmuyuz be Sahnenin dibinde nöbet tutuyoruz ya” dediği, T. Özkan’ın “Paşam 5 Bin kişi değil 1500 kişi Ispartada değilki 1500 sadece 1 kişi bile olsa yine konuşurum Paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır şimdi Yürekten bahsediliyorda oraya bir ara fırsat olunursa Bin tane işin var kim bilir nerelerdesin” , “Bak arkadaş birşey söyleyeyim kim ne derse desin en azından ben işin başından şu noktaya kadar biliyorum bugün herhalde E. Ç.’yi falan izlemişsindir” dediği, T. Özkan’ın “Valla Mustafa BALBAYdan bahsettiler midem bulandı paşam ya” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır onun şimdi kafası şeye diyor ama arkasından diyor ki keşke ona vermeseydi diyor bak şimdi hep o keşkeler var hatta şöyle birşey dediler herhalde dinlemişsindir ya bir ara otursa sayın Ç. da dediki ben dinledim e zaten dedi çıktı bende dinledim seni saatlerce anlattı dedi anlattı bende şimdi Millete anlatıyorum burda ya diyorum ki kardeşim evdekiler dahil anlatıyorum bu adamcağız bunu satmazsa süründürürlerdi içeri alırlardı” dediği, T. Özkan’ın “Tabi paşam bundan sonrasını beklemeden niye böyle bir davranış içindeler üstüne Pazartesi günü Bizim Kanal olarak Televizyon yayınına başlıyoruz”  “Bütün bunlar herşey ayarlandı benzinimiz bitmişti arabamızı sattık yeni model araba aldık benzin koyduk yolumuza devam ediyoruz” dediği, A. H. Tolon’un “Gözüm benim Ankaraya gelirsen beni ara lütfen” dediği, T. Özkan’ın “Memnuniyet ile Paşam yalnız size bir bilgi vermek isterim 2 gün önce beni E.Ç. aradı emin abi bana dedi ki Tuncay bizim Programımıza çıkmanı ve konuşmanı istiyorum bende Emin abi dedim memnuniyetle bugün için dün aradı beni dediki Tuncay şimdi sen anlarsın ne olduğunu senin çıkmana izin vermediler arkadaş özür diliyorum sana dedi benden dedi” , “Bunu Mustafa Özbek ile Mustafa Balbay yapıyor niye yapıyor biliyormusun Paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Özbek yapıyor mu” dediği,  T. Özkan’ın “Tabi Türkiyem topluluğu bir parti kuracakmış il ve Bölge toplantıları yapıyor biz kişiyiz o toplantılara katılmıyor şimdi burdan saldırarak” dediği, A. H. Tolon’un “Özbekin iradesi dışında bana inanıyorsan ben Özbek ile 2 Hafta önce şeyde toplantıdaydım yan yana oturdum 2 gün Cumartesi Pazar 15 Gün önce Türkmenler nedir Yörükler Türkmenler kurultayında hayır istemiyor adam istemiyor ancak büyük bir oluşumda yani Müştereklikte yer almak istiyor hatta size birşey söyleyeyim sen Çömez ile görüştün mü hiç” dediği, T. Özkan’ın “Yok abi Çömez ile görüşmedim Paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Görüşmende yarar var” , “Çömez de görüşmek istiyor nasılki Yaşar bey hatırlıyorsanız görüştü oda görüştü ben biliyorum hepsini ben hepsinin neyle uğraştığını biliyorum ben açık kalplilik ile hiç bir bağlantım hiçbir yer ile bağım bir bağlantım sözüm yok” dediği, T. Özkan’ın “Ben sizi biliyorum Paşam ben sizin Vatan ... nasıl düştüğünüzü biliyorum bu yollara” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi dilersen dilediğin an beni ara” , “Sen nerdeysen orda bir görüşecek oda ciddi çalışıyor oda yani bütün bu çalışmalara herkes dikkate alıyor bilmeni istiyorum” dediği,

Tape No:6340’da kayıtlı 22.05.2008 saat:18.18’de Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… bak şimdi burada bizim Yönetimin tanıdığın bütün hepsini tanıyorsun yönetimin bütün Muhterem Hanımefendileri burada” , “Biz artık senin yürüdüğün yolda yanında olduğumuzu bir kez daha teyit ediyoruz” , “Ama bizim müşterek bir ricamız var” , “Şimdi biz bir cenaze törenine katıldık orda senin ve benim çok can dostumuz Ç. ile beraberdik” , “O zatıaliniz ile birşey konuşmuş bu yarın akşam çıkacağınız SKY TÜRK de bir Program var” , “Şimdi birisi Yüzde Elli iştirak etti size Pazar günkü Programında” , “Şimdi bizim gönlümüzden geçeni size dostunuz olarak söylüyorum” , “Eğer doğrudan onu muhattap alırda” dediği, T. Özkan’ın “Asla Paşam asla” , “Yüzde yüz haklıyım” , “Ama Yüzde yüz kararlıyım ne CHP ile neden bizim cenahtan bir tek kişi ile kavga etmeyeceğim Paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Bak ben sana birşey söyleyeyim mi hep kazanacaksın işte yine kazandın şimdi ben arkadaşlarıma duyuracağım Hanımefendilere çünkü bizim bitişik kulvarlardaki insanlara ihtiyacımız var bu sana yeter mi" dediği, T. Özkan’ın “Paşam tabiki ben dün İlhan abiyide ziyaret ettim onada anlattım” , “Benim kavgamın kiminle olduğu belli” “Eğer ben bu kavgadan dönersen eğer ben satış işlemini maddi bir menfaat veya başka birşey için yaparsam” dediği, A. H. Tolon’un “…biz yanındaki yerde yürümeye devam ediyoruz” “beni bir defa daha mutlu ettin ama sen onun hatasından geri dönmesini sağlayacaksın” dediği,

Tape No:6341’de kayıtlı 22.05.2008 saat:18.28’de M.E.Ç. ile yaptığı görüşmede;  A. H. Tolon’un “Görüşmeyi yaptım müsteri olunuz yarınki programda ne sözü geçen kişi nede kuruluş onun hedefi olmayacak bir tek kelime etmeyecek” dediği, M.E.Ç.’nin “…iyi güzel tamam çok güzel” , “İyi karşı tarafın ekmeğine yağ sürmenin anlamı yok” dediği, A. H. Tolon’un “… hem karşı taraf var hemde şunu söyledim işte bizim hanımefendiler hepsi burda bizim komşu kulvarlarda yan yana yürüyen ve koşanlara çok ihtiyacımız var” , “Yanımızda kulvarların çok olmasını istiyoruz” dediği, 

Tape No: 6342’de kayıtlı 22.05.2008  günü saat:22.34’te  X Bayan ile yaptığı görüşmede, A. H. Tolon’un “Hayır bir şey değişmez ama bir tek şey var, herkesin Rabbimin sana insanların borcun var, hep ömür boyu borçluyum sana insanlık borcum var sana hani yap o büyüklüğü o büyüklüğü yap. Bende öyleyim. Şimdi bu polis psikolojik yönetimi ayın 21 inde benim 9:15-10:30 konuşmam 10:30 da 10:45-12:00 Doç. N. D. ın konuşması, 12:00-13:15 U.S. in öğlen yemek arası 13:15-14:15 14:15-15:30 Doç. Dr. A. E. A. ün konuşması 15:30-15:45 Çay kahve molası, 15:45-17:00 K.A. işte filan filan yani 21 inde bizim program, hıı Politik Psikolojik Derneğinin programı şimdi geldi liste ben onu şey yapıyorum yani onu uyguluyorum tamam mı? Ankara Üniversitesinde evet. Şimdi ben bu programın bütününü yarın takdim ederim sana evet hem 14 ünde var hem 21 inde var 28 inde var hem 5 temmuzda var hem 12 sinde var şimdi ben bu programı yarın getireyim siz hangisine katılacaksınz ona karar verin olur mu...Sabahleyin bildireyim ben size” dediği, X bayan’ın; “Çok akıllısın… nolur bu kadar akıllı olmasa idin” dediği, A.H. Tolon’nun; “Ne yapayım yani bu kadar aptalın yaşadığı bir ülkede bu kadar aptal olmasa böyle köle olmaz bu insanlar, …ne yapayım yani bir gram aklı olanlar heralde kölelikten kurtulurlardı. Bunca yıl geçti aklın dağıtıldığı yerde aklı heral de yeterli olmayanlar köleliği kabul etti” , “Yoo, kimse… bu dönemde kimsenin böyle bir lüksü olamaz hiç kimsenin olamaz sadece kahır çeker insanlar ızdırap çeker…Ülke bir tarafta ızdırap çekerken hiç kimse kendi hayatının lüksünü yaşama serbestiyetine sahip değildir yada hiç kimse öyle hayatımı yaşıyorum diyerek  bir lüksü tabi İstanbul da ki belli mütegallibi hariç, köle bizde hayatımızı yaşıyor olsaydık gidip 24 saat gece gündüz 24 saat ama Allah biliyor 24 saat gece gündüz bu insanların uyanması ahmak olmaması aptallıktan kurtulması beyinlerini çalıştırması emeğini vermezdi hı şimdi bunu adamı eğer dinleyip de Ergenekon mergenekon süreceklerse yedi cetlerine ben Estergorum diyorum hadi bunuda kayıtetsinler ben Estergonum mezara kadar kadar da Estargon kalacağım bunuda yazsınlar bir tarafa ben Estargorum isterse bunu manşete taşısın iktidarın belirlileri, SKY Türk ü açında bak neler diyorlar” , “Herkes köşesine çekildiği ayaklarını uzattı yatıyor.Evet ben öyle yürek isterim yürek.beyin isterim beyin bilek isterim bilek öyle ha öyle işte he öyle öyle fiyaka değil” , “Yok ben herkese beyin aşılayacak halim yok, Doğuştan beyinsiz olan beyinini şimdi bu dinleyenler var beni dinliyorlar  ” , “24 saat onların beyininide……geliştirmek için emek veriyorum.Ha ben ben…..yasadışı kanundışı bak bunları da tahrif ederler ama o beyinsizler şunu bilmiyor ben her telefon açtığımda yaptığım konuşmayı kendimde kayıta alıyorum.Sıkıyorsa paçası bak ben konuşmamı kendimde kayda alıyorum hani dinliyorlarya herkesi dinliyorlar ya şimdi bak ben sana anlatıyorum şimdi ben yaptığım her konuşmayı kayda alıyorum bir yeri sıkan konuşmayı değiştirir onun ben bir tarafına bu konuşmanın orjinal metnini tıkarım oldumu şimdi” dediği, X bayan’nın “Tepeden konuşuyon” dediği, A. H.Tolon’nun; “Öyleyim öyle” dediği, X bayan’ın; “Tepeden” dediği, A.H. Tolon’nun; “Yo yo…..hafta sonları yakın işte Bolu efendim Keban meban filan işte bi taraflara 3-5 kişi oltaları alıp balık tutmaya gidiyoruz. Ha yolda da bir kamyon çıkarıp çiğnemek isterlerse onu da yaparlar. Her bir pisliği bak size ihbar ediyorum yolda bize bir gün kamyon çarparda geberirsek mutlaka bunlar yapmıştır. Alın peşine düşün olur mu?” dediği, X bayan’ın; “Kendileri gebermeyecek mi?” dediği, A.H. Tolon’un; “Tamam ben biliyorum işte bana vahiy yolu ile geldi. Ortalama 40 veya 50 yıl bir ömrüm var onu da baş aklımın erdiği yolda mücadele ile geçireceğim hiç yasadışı bir iş yapmayacağım kıçını afedersin özürdiliyo zorlasa da bunlar. Soru ne kadar içtin ben biliyorum ... otomatik soru otomatik soru ben cümleden biliyorum” dediği, X bayanın “  nerden bildin” dediği, A. H. Tolon’un “ canımın ne dediğini bilirim” dediği,

Tape No:6343’te kayıtlı 26.05.2008 günü saat:15.56’da Turan Çömez ile yaptığı görüşmede; T. Çömez’in “Değerli paşam saygılar sunuyorum T. Çömez ben” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam ben şimdi hemen hemen ben efendim şeyi söyleyecem saat altıdan sonra uygun bir zaman varsa o size sözünü ettiğim burada ererji ile ilgili arkadaşımız Ankara da”  “Dilediğiniz yerde ve dilediğiniz zamanda birliktelik sağlanabilir” dediği, T. Çömez’in “Memnuniyitle nasıl yapalım nasıl arzu edersiniz” dediği, A.H. Tolon’un “Siz nasıl arzu ederseniz ne kadar zaman ayırabilirsiniz onu bilmiyorum şel basettim ya İstanbul da ....” dediği, T. Çömez’in “Evet evet sadece bu gün mü yoksa yarında olabilir mi” A. H. Tolon’un “Şimdi yarın gidiyormuş ben onun için hemen tesadüfen dedim  hafta sonu ben İzmir deydim biliyorsunuz ....” T. Çömez’in “....çokta mutlu oldum Estergonu çok iyi vurgulamışsınız” dediği, A. H. Tolon’un “Size bişey söyliyecem aslında ben öyle sahip mahip çıkmadım yani öbür tarafa” , “Ama alçakça bir hitam var Starda kahpece efendim diyorki paşaya Çeçeye sahip çıktı bak şimdi Starda yapıyor bunu” dediği, T. Çömez’in “Onlar onlar tam bir mütareke basını gibi sayın paşam” dediği, A.H. Tolon’un “Şimdi size bişey diyeyim ben bir toplantıya geldim o sizin hani görüştüğünüz toplantıdayım” , “Bakın İzmir de evinizde ve şimdi benim katıldığım şimdi kalktım ben ordan oda değiştirdim yüz puan aldı yüz V.M. progrumı yüz puan” , “Şimdi ben tesadüfen şeyi aradım o zatı dedimki hafta sonu felan ne zaman burdasınız ben şimdi bu gün burdayım dedi ha dedim sizi hatırlıyorum bu gün veya yarın buradasınız” dediği,

Tape No: 6345’te kayıtlı 27.05.2008 günü saat:10.56’da Alev ile yaptığı görüşmede, Alev’in “Türk Metal sendikası özel kalemden Alev ben müsaitmisiniz bir şey söyleyecem” “efendim şimdi bizim İstanbul da Avrasya televizyonu merkez binasının açılış töreni var ” “davetiye elinize ulaştımı emin olmadıkta tekrar” dediği, A. H. Tolon’un “ efendim ben konuştum onu maalesef o tarihte yoksa… hayır bana söylendi ama ben davetiyeyi ayrıca almadım” dediği, Alev’in “arayalım paşamızı gelecek mi gelmeyecek mi…”  dediği, A. H. Tolon’un “efendim onu bana söyledi arkadaşlar katılma şansım malesef yok bende bu gün başkanı arayacaktım başkanımız bu gün orda mı” dediği, Alev’in “hayır efendim şehir dışında kendisi” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi biz bu gün veya yarın ne gün burdaysa bir onun müşterek dostuyla gelip ziyaret edecektik” dediği, Alev’in “şimdi efendim kendisi şimdi bu Avrasya televizyonunun açılışı var İstanbul’dalar” dediği, A.H. Tolon’un “ yalnız yanılmıyorsam bu yarın olacaktı” , “Yarın ben yarın için programlı olduğumu katılamayacağımı arzettim hem kendilerine hem bana bunu haber verenlere ama ben yazılı davet almadım önemli değil sizin telefon etmeniz yeter ben ayrıca selamlarımı saygılarımı iletiyorum” , “Benim söylediğim .....burada olduğunda müşterek bir dostumuz bir on dakka ziyeret etmek istiyorduk ondan haberi var kimin geleceğimizden” dediği,

 Tape No: 6346’da kayıtlı 27.05.2008 saat:10.57’de Alev-Mustafa Özbek  ile yaptığı görüşmede; M. Özbek’in “Saygılar paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Sayın başkanım saygılar benden hürmet ederim nasılsınız efendim” dediği, M. Özbek’in “Hamdolsun çok şükür iyiyiz siz nasılsınız iyi misiniz” dediği, A. H. Tolon’un “Sağolun saygılarımızı sunuyoruz sizi anıyoruz dünde dünde birkaç kez andık iki ayrı toplantıda şimdi efendim ben bu zarif ve nazik davetiniz aldım daha öncede bir vesileyle arzettiğim gibi arkadaşlarda ilettiler bana sayın işte H. Ü. illeti Ufuk bey ileti sizin arkadaşlar iletti ancak beni bağışlarsanız ben yarın burada bir başka çalışmanın içerisindeyim” , “Belki de birkaç saatliğine buradan ayrılacam onun için lütfen hoşgörüyle karşılarsanız benim bu defa mazur görmenizi istirham ediyorum ama biz sizin teşrifinizi bekliyoruz hı burada veya orada bahsettiğim bir dostumuz var hani Balıkesir”  “Tamam o sizinle görüşmek istiyor birde birde diğer ekip hani çalışyorlar ya biryerlerde Ufuk felan filan Hasan hoca felan onlarda sizle bareber görüşüp sizin bu konudaki yönlendirmenizi istirham ediyorlar ben dedim ki müsait olduğunda mutlaka gider görüşürüz sizin teşrifinizi bekliyorum efendim” , “Peki bende onlarla görüşecem onlarda burdaysa iki ayrı grup var biliyorsunuz bir tanesi o bir tanesi öbürü ama ben hepsi bir araya sizin oraya gelsin istiyorum hepsi” , “Sağolun efendim çok teşekkür ederim sayın başkanım” , “Hı efendim onlar tabi onlar burada mı onu öğrenip size tekrar dönecem ben yani perşembe günü onlar buradalarsa veya cuma günü iki günde birinde mutlaka gelecez zaten” , “Ben tekrar sizi rahatsız edecem tekrar rahatsız edecem efendim sizi” dediği, M. Özbek’in “Hasan hoca onlar geliyor buraya” dediği, A. H. Tolon’un “Onu biliyorum ama ekiple gelecek onlar üç beş kişi gelecek daha önce konuştukları konu yarın görüşmek üzeri efendim” dediği, M. Özbek’in “Tamam o zaman perşembe Cuma” dediği, A. H. Tolon’un “Peki efendim” dediği,

Tape No: 6347’de kayıtlı 27.05.2008 saat:13.17’de U. Söylemez ile yaptığı görüşmede A.H. Tolon’un; “Sayın bakanım zati alinizmisiniz” dediği, U.Söylemez’in “Ha merhabalar efendim” dediği, A.H. Tolon’un “Dün akşam aradım siz meşguldünüz” , “Şöyle yemekdeydiniz biliyorum şimdi o sizin dün sağınızda oturan iki hanımla siz bir yere gidemezsiniz” , “Samimiyet gidemezsiniz bakın şimdi ben size bişey söyleyecem siz benim ne kadar sevdiğimi saydığımı biliyorsunuz” , “Başkoydunuz bu işe siz baş şimdi o adı geçen adam Allah sizi bırak o tarafı bizimde beğenmediğim kısmı kadın kısmı karısı kısmı ama mükaddesatım üzerine ant içerim ki başkoymuş bu işe ‘baş adam diyor ki’ sonlarını görmeden ölmek haram bana şey içinde diyor bakın konuşmadığı adam içinde diyor ben bu gün beraberdim ki tam isim vermeden dedim” dediği, U.Söylemez’in “Şimdi ben görüşmemeliyim yani o” dediği, A. H. Tolon’un “Bak bişey söyliyecem heri işim dedi” dediği, U.Söylemez’in “Onları ben davet etmedim onlar kendisi” dediği, A. H. Tolon’un “Yok onu demiyorum sohbet etmek istedim” ,  “Şimdi genç arkadaşım biri diyor ki Ali de Ali varsa ben yokum ....ya biz” dediği, U.Söylemez’in “Böyle partileşme olmaz kardeşim” , “Partileşmek bişeyleri aşmak demektir” dediği, A.H. Tolon’un “Adam bakın benim söylediğim adam o tarafı tamam diyorum o tarafınıda ben ama adam bütün hayatını buna adadı bunlardan kurtulmadan maf oluruz diyor şunlardan peki Ahmet ten niye basetmiyorsun Ahmet i diyor şeyin bir zamanı var stratejisi var taktiği var niye diyor şimdi bu aşamada” dediği, U.S.’nin “Efendim ... biraz akıl ve taktik sanatıdır önemli olan bir parti kurulacaktır Türkiyede demokratik yöntemlerle bir alternetif kurulacaktır birde küslük şahsi kompleksler felan bir kenara bırakılmalıdır” dediği, A. H. Tolon’un “İşte bunu ben size dün akşamda .....başka bişeyde söyleyecem” dediği, U.S.’in “O bayanlar ben davet etmedim onlar haber ....davet edildiler” dediği, A.H. Tolon’un “Hayır bilesiniz diye söyliyeyim dedim şimdi .....var hep aynı kafa ya kardeşim biz beraberlik yaratmak istiyoruz yani” dediği, U.S.’in “Ayrıca ben sağcı ol demiyorum yani Cumhuriyetçi ....” dediği, A. H. Tolon’un “Hep öyle dediniz hep baştan beri” dediği, U.S.’nin “....gelecem diyene kadar bir alternetif oluşum olsun demakratik yöntemlerle oluşacak” , “Türkiyede vucut olacak bu .....istiyorum ben” dediği, A.H. Tolon’un “Madem madem bunlar bu kadar biliyorlardı da bu güne kadar niye birilerini toplayamadılar ki siz topluyorsunuz işte birilerini” dediği, U.S.’nin “Ha normalde onların o toplantıda bana göre çok bulunmalarıda gerekmiyordu ama işte” , “O toplantıda bir dışarı çıktım geldim o arada olmuş her şey” dediği, A.H. Tolon’un “Şimdi bişey arz edecem size bide onlarla konuşmanızda hani şeyler geleceklerdi felan filan” , “Hayır ben şimdi şey Üpet toplantısına gidiyorum platforlar birliği toplantısa yoldayım” , “Özbek le konuştum Özbek te haftaya burada perşembe cuma burda görüşecez perşembe cuma tamam mı efendim” dediği, U.S.’nin “Yarın bizde gidiyoruz onun açılışı var” , “Onu orda görecem ben” dediği, A.H. Tolon’un “Tamam perşembe cuma görüşecek benide aradı geliyor musun dedi ben malasef üzgünüm dedim işte meşguliyetim var özür diledim ama Hasan hoca geliyor sizinde geleceğinizi söyledi” dediği,

Tape No: 6348’de kayıtlı 29.05.2008 günü saat:13.56’da B.K. ile yaptığı görüşmede, A. H. Tolon’un “ Pazar günkü gazetesinde birinci sayfada manşette paşadan çeteye destek diyor tabi içeriği” , “ben İzmir de bir konuşma yaptım Cumhuriyette var sizde var” , “Dedim ki böyle Milliyetçiyim Ulusalcıyım falan diye isimler alıyoırsunuz aman dikkat edin birileri bunlardan manalandırıyor yarın sizede Ergenekoncu derler” “Ergenekoncu derler ... Ergenekoncu ...” dediği, B.K.’nın “o konuşmayı biliyorum efendim” dediği, A. H. Tolon’un “ işte o konşuma” , “yok öyle yağma  o zaman bizde estergoncu oluruz filan dedim” “önce şey yapacaktık tekzip edilecek dün tekzip etmek için gittim notere filan” , “Dedilerki eğer tekzip ederseniz yani şunu diyecektik biz” dediği, B.K’nin “Evet” dediği, A.H. Tolon’nun; “Efendim bizim çetelerle bizim hiçbir çeteyle…” , “Yada yasadışı örgütle hiçbir şekilde bağımız irtibatımız olamaz” , “Hukukun üstünlüğüne inanan tamamen anayasal ve yasal kuruluşlar olan Dernekler Kanununa tabi” , “Legal platformlar olarak faaliyetlerimizi sürdürüyoruz” “Bizim yaptığımız attığımız her adım yasaldır” dediği, B.K’nin; “Evet” dediği, A.H. Tolon’nun; “filan diyecez dediler ki zımmen bu seferde onların çete olduğunu kabul”, “Bunlar çetedir yasadışıdır bizim onlarla bi bağımız yok” , “Peki bunların çete olduğu yasadışı olduğu daha tebeyyün etmedi ki dava bile açılmadı” dediği, B.K’nin; “Evet evet” dediği, A.H Tolon’un; “ama bunda bir ahlaksızlık var” , “sözleriniz içselliğini içeriğini saptırmak manşete kötü maksatlı taşınmış” , “Bak ne diyor adam bak ne diyor bakın Hurşit Tolon Ergenekon Terör Örgütünü Sivil Toplum olarak niteleyip kim niteledi ben böyle bişey demedim” dediği, B.K’nin “Evet namussuz herifler” dediği,  A.H. Tolon’un; “Ulusalcı Milleyetçi diyenlere başta türlü bakıyorlar bakarsınız size de bizim ordaki hitap ettiğim kadınlara bakarsınız size de Ergenekoncu derler yok öyle yağma” , “ o zamanda bizde estergoncuyuz diye teşbih yapıyorum” ,  “Öyleyse öyle birde köpektirler esas burda Aydınlık ı al Aydınlık ı al da bak” dediği, B.K.’nin “onu gördüm efendim” dediği, A.H. Tolon’un “ yani birde şunu okuyun dünkü ve bugünkü Cumhuriyette şeyi okuyun ülke onursuz hale getirildi 27 mayıs devrimi Atayı ziyaret ediyorlar” dediği, B.K.’nin “İşte bunlar profesyonel propagandistler efendim yetiştirilmiş” dediği, A.H. Tolon’un “Kurdukları tuzağı bana hukukçular söylüyor” “Kalkacaksınız bizim çeteyle filan işimiz yok diyeceksiniz adamı çete yapıcaksınız” dediği, B. K.’nin “Tabi doğru doğru öyle onu yapmaya çalışıyorlar” dediği, A. H. Tolon’un “Adam ... olmuş yani hayır adamın benim ağzımdan çeteleştirecekler” dediği, B.K.’nin “Evet çok doğru” dediği,

Tape No: 6350’de kayıtlı 29.05.2008 günü saat:17.13’te X Bayan / U. S. ile yaptığı görüşmede, A. H. Tolon’un “Sayın Bakanım çok rahatsız ettim” dediği, U.S.’nin “Buyurun paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi cevap geldi şeyden Türk Metaldan” , “Yarın on beşle pazartesi günü hangisi daha uygun size” dediği, U.S.’nin “Yarın onbeşde pazartesi günü” dediği, A.H. Tolon’un “Ben dedimki soruyumda dönerim size dedim” dediği, U.S.’nin “Vallaha ben öbür gün İstanbula gidiyorum pazartesi olursa sanki daha iyi değilmi” dediği, A. H. Tolon’un “Pazartesi olsun peki pazartesi” dediği,

Tape No:6351’de kayıtlı 29.05.2008 saat:17.22’de Turhan Çömez ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “ müsaitmisiniz  telefon ile görüşmeye” dediği, T. Çömez’in “müsaitim değerli paşam duyuyorum sizi” dediği, A. H. Tolon’un “efendim şimdi sayın Özbek bey geri döndüler yarın saat 15 veya Pazartesi ben öğreneyim de dedim geleceğimizi dostumuza ona göre yarın 15 mi size müsait Pazartesi mi” dediği, T. Çömez’in  “Pazartesi daha zor olur yarın 15 uygun” dediği, A.H. Tolon’un “Yarın 15 de nasıl yapalım buluşalım mı” , “Yoksa direk mi” dediği, T. Çömez’in “Olur ben saat 15 de Sendikaya geçerim sizde uygunsanız orda buluşuruz nasıl arzu ederseniz” dediği,  

Tape No:6352’de kayıtlı 29.05.2008 saat:17.39’da X Bayan / Alev ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “Şimdi yarın saat onbeş de” , “Sayın Çömez’le birlikte geleceğiz” “Pazartesi günü hangi saatte uygun görüyorsanız o zamanda sayın S. le geleceğiz” dediği, Alev’in “U.S. le efendim” , “Eee pazartesi için ben bi genel başkanla görüşüyüm” , “Size bilgi veriyim efendim” dediği,

Tape No:6353’te kayıtlı 29.05.2008 saat:17.43’te Alev ile yaptığı görüşmede; Alev’in “efendim Türk Metal Sendikasından Alev ben” , “ efendim şimdi genel başkanımızla görüştüm sizin içinde uygunsa pazartesi günü Ufuk beyle gelmek istemiştiniz 10 uygunsa sabah”dediği, A. H. Tolon’un “ uygun efendim” dediği,

Tape No:6354’te kayıtlı 30.05.2008 saat:11.15 da Ş.M. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Sayın vekilim zatıaliniz mi efendim” , “Efendim hürmetler ediyorum günaydın Hurşit Tolon”  dediği, Ş. M.’nin “… paşam emredin” dediği, A.H. Tolon’un “Manisa çok müsbet” , “Şimdi Manisa çok müsbet iki taraflı hem sizin” , “Benden beklediğiniz hemde yakası değişik olan” , “Ben iki taraftan ayrı ayrı talep ettim” dediği, Ş.M.’nin “Tamam Paşam çok sevindim buna nasıl mutlu ettiniz beni çok teşekkür ederim” dediği, A.H. Tolon’un “Siz bizi hep Türkiyeyi mutlu edeceksiniz inşallah” , “Şeyde edeceksiniz inşallah zannediyorum o sevgili arkadaşımızda onların belini bükecek” , “Herhalde gerekli işlemi yapıyordur o bana ne tereddüp ediyorsa hazırım biliyorsun” dediği, Ş.M.nin “Bak Paşam bazı konularda parlementoda Ordu ile ilgili yani ... ile ilgili kanunlar geldiği zaman ben yapacağımı sana söyleyeyim Defteri Kalemi toplayıp senin önüne geleceğim” , “Önüne geleceğim sen bana ders vereceksin ben çıkıp orda söyleyeceğim” dediği, A.H. Tolon’un “ sayın vekilim bana sabah 5 dahil gece yarısı 3 dahil gel dersiniz o kadar” , “ben bana düşeni yapmaya amadeyim o kadar” dediği, Ş.M.’nin “sağol paşam ben şimdi Ankaraya döner dönmez bir organizasyon yapayım bir akşam serin serin ben eşlerimiz ile beraber Emin abi bir oturalım” dediği,

Tape No: 6355’te kayıtlı 02.06.2008 günü saat:15.13’te İ.T. ile yaptığı görüşmede, A.H. Tolon'un "…yoldayımda ondan şimdi çarşamba günü tabi orada bütün ... orayada toplanmış olacak ‘bir numaralar’, ‘iki numaralar’ , ‘beş numara’ hepsi dolasıyla oraya bi gelelim orda konuşalım olur mu” dediği, İ. T.’nin; “Tamam zaten bu konuda bu paralelde de zaten siz hocama da böyle konuşursunuz” , “sizi arayacak çünkü” dediği, 

Tape No: 6356’da kayıtlı 02.06.2008 günü saat:18.53’te H. E. ile yaptığı görüşmede, A.H. Tolon'un “fevkalade güzeldi evet sizi aramam lazımdı ama” dediği, H.E.’nin “ben açıklamayı sordum efendim ne oldu bugün ajansdan bi haber geçmedi açıklamayla ilgili” dediği, A. H. Tolon’un “ hayır hayır ben açıklama maçıklama değil canım ben açıklama falan yapmayacam ben avukata mahkemeye vermesi için talimat verdim onlar bunu dava edecekler  o kadar” dediği, H.E.’nin “ama mahkemeye verdiğinizde açıklamanızda fayda  yok mu” "Şimdi bakın bunların maksatlı yapıldığını bu dinlemeler minlemeler bu fırıldak şimdi bizide dinliyorlar” , “İstediğin kadar dinlesin bak bi daha söylüyecem adamın biri çıktı boynunu ipe uzattı idealleri uğruna” dediği, H.E’nin “Evet” dediği, A.H. Tolon'un “ben bu memleketin evlatlarından biriyim” , “ona ona mezara kadar hizmet edecem” , “benim hiçbir örgüt kanunsuzluk şerefsizlik namussuzluk soygunculuk hortumculuk akrabalık bağım hiz yok” , “Bu şerefsizlere benim aklım gücüm yetiği kadar yeter hee sokakta kamyon altına alırlarsa onunda hesabını öderler o kadar” , “yoksa birilerini anasını bellerdin sen” , “adam isteseydi yedi ceddini bellerdi birilerinin” , “ama bu benim ülkemdir” , “bu benim milletimdir”dediği, H.E.’nin “benim ordumdur” , “zaten notlarımı aldım zamanında atılmayan manşetler diye yapacam onları yapacam kitap ama daha zamanı var” dediği, A.H. Tolon’un “evet zamanında atılmayan hatta” , “zamanında hesap sorulmayan” H.E.’nin “onların hepsini yazdınız orda neler olduğunu niçin yazdı gibi sebebi neydi bugün nasıl ortaya sonra ortaya çıktı bunların hepsini yazmayacağım ama zaman var tabi zamanı var şu anda” , “Tabi tabi” “Bu günde telekom yine açık ayen kırk dört dakka konuşmuşlar yani telefon açık kalmış kırk dört dakka” dediği, A.H. Tolon'un; "Hayır şimdi eğer telefonunda işlem yapılmışsa onu bizimkileri telefonunda bi fırıldak çevrilmişse telefonunuzu açabiliyorlar siz niye özen gösteriyo sizin telefonunuzu şimdi benden sonra kapatın” , “birileri isterse açık tutabilir ama” dediği, H.E.’in “komutanım bu ulusular arası bütün numara” dediği, A.H. Tolon’un “ ha şimdi bak ama şöyle onun içerisinde bir enerji kaynağı ve bir verici olmak kaydıyla”dediği, H.E.’nin “he özel bir şeyin olması lazın” dediği, A.H. Tolon’un “ tabi sen sen şimdi enerji içimden kestin mi hangi enerjiyi fıştırtacak o” dediği, H.E.’nin “dün akşam gözlerimiz yaşardı..” dediği, A.H. Tolon’un “efendim ben ben ben  onun bi kısmını izledim yoldan geliyorum dedim ya size” dediği, H.E.’nin “he biliyorum haberim var biliyorum” dediği, A. H.Tolon’un “ ben Çankırı’dan geliyorum” , “hakkaten etkilendim çok kutlarım sizi bi defa” dediği,

Tape No: 6358’de kayıtlı 05.06.2008 günü saat:18.43’te R.B. ile yaptığı görüşmede, A.H. Tolon'un “Ruhicim önce kutlarım karardan dolayı” , “sonra ben bugün o konuştuğumuz konuyla hassay konuyla ilgili” , “şey yaptım yani nihayi söylemi yaptım yan yanaydım ” , “bu gerilmetmenin bak büyük yaralarını göreceksin yoksa işte gazetelerde manşetti demi” dediği, R.B.’nin “bilinmeyen numara görünce sizin aradığınızı anladım” dediği, A.H. Tolon’un “ o benim tabi ben demin” ,  “Ahmet abiyide gördüm” , “odamı oradaydı evet evet” , “ buradaydı şeye geldi akşamda yemeğe” , “bizim Çetin abi burda İsmet bey burda” , “işte görüşüyoruz hepimiz kucaklıyoruz bi emirleriniz var mı” dediği,

Tape No: 6359’da kayıtlı 06.06.2008 günü saat:17.51’de R.B. ile yaptığı görüşmede, A. H. Tolon’un “İsmail’le bi konuyu konuşmuşsun onu gelince söyleyeyim 24 diye bir bilgi almış o” , “işte dün akşam beraberdik biz onunla dedi ki yani senin aklında olan bi konu varmış” , “o konuyla ilgili olarak ordan gelenlerle görüşmüş” , “24 ünde mesele çözülüyormuş” dediği, 

Tape No:6360’da kayıtlı 06.06.2008 saat:19.40’da Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede, U.Büyükçelebi “Akşam siz erken çıktınız bir Allah ısmarladık demek için aradım bulamadım göremedim Yaşar Paşayı da göremedim” dediği, A.H. Tolon’un “Nasıl memnun kaldınız mı” , “… ben kısmet olursa dönüyorum yoldayım şimdi” dediği, U. Büyükçelebi’nin “Tamam efendim var mı bir isteğiniz” dediği, A.H. Tolon’un “… eğer imkan olursa o söylediğim çocuk için bir bakarmısın duruma” , “efendim sağolun” dediği, U.Büyükçelebi’nin “O beni bir arasın yalnız bir konuşayım kendisi ile” dediği,  

Tape No: 6361’de kayıtlı 07.06.2008 günü saat:14.21’de  G.İ. ile yaptığı görüşmede, G. İ.’nin “komutanım iyi günler Gürkan İ.” dediği, A.H. Tolon’un “ sağlığın nasıl önce” dediği, G. İ.nin “muayene yaptılar altı aylık bir vize verdiler altı ay sonra gel dediler” “kimileri bizim amiralleri” dediği A. H. Tolon’un “ tabi hepsini öyle gördüm” ,  “Ben şeye de gittim öbür tarafa da gittim ziyaret ettim ben bir ay önce” , “Tabi saraya gittim çok duygulandı çok memun oldu ziyaret ettim” dediği, G. İ.’nin  “Ne güzel be komutanım” dediği, A.H. Tolon'nun “Saraydaki zatı….” dediği,

Tape No: 6362’de kayıtlı 07.06.2008 günü saat:16.41’de S.D. ile yaptığı görüşmede, S.D.’nin “Bak yemin ediyorum …..Polatlıda adam yatmış pusuya öyle bi geçtim ki numarayı tespit edemediler adam böyle şaşırdı kaldı dur mur diyor bastım gittim hiç durduğum murduğum yok” dediği, A.H. Tolon'un; “…..ADD bitti ADD bitti” dediği, S.D.’nin; “Ne oldu toz duman ortalık ne var” dediği, A.H. Tolon'un; “İyi olacak iyi iyi … fenamı oldu iyi” dediği, S. D.’nin; “Diyorum yani sen mum yakıyorsundur şimdi” dediği, A.H. Tolon'un “Ne mumu mumları şey yapıcam anlarsın sen” dediği,

Tape No: 6363’te kayıtlı 07.06.2008 günü saat:22.00’da Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede, U.Büyükçelebi’nin; “O dostunuz beni aramadı” , “O tavsiye ettiğiniz beni aramadı” dediği, A.H. Tolon'un; “Kim aramadı” dediği, U. Büyükçelebi’nin “O dediğiniz arkadaş” dediği, A.H. Tolon’un “ söylücem üzülme” dediği, U. Büyükçelebi’ nin “yo yo hocam siz pazartesi Ankaradamısınız” dediği,

Tape No:5046’da kayıtlı 08.06.2008 saat:21.37’de Mustafa Ali Balbay ile Mustafa Özbek’in yaptığı görüşmede; Bir süre yeni oluşturulacak siyasi bir yapılanma, partiden bahsettikleri, Mustafa Özbek’in “… geçen Cuma pazartesi … Hurşit Tolon …Hasan Hoca Ufuk geldi fakat Ufuk samimi gibi geliyo bana da onu nasıl o şekle getirdiler bilmiyorum ondan sonra oturduk görüştük …. Hurşit Tolon çok aktif bi adam Balbay” “her grupla her şeyle teması var orda bu Turan Çömez ‘den falan bahsedildi iki … reddettiler eee ben dedim ki abi ee reddetme şeyi değil yani Turan Çömez dedim benim gezdiğim yerlerde adı geçiyo ve doğru yani adı geçiyo yani H. D.‘nin geçmiyoda onun geçiyo”, “ondan sonra dedim yaav o kadar da şey yapmayın yani dedim Turan Çömez şey de olmayabilir ama atılacak bi adamda değil yani değerlendirilebilir dedim falan şey dedi ki Hurşit Tolon yani dedi öyle dedi Liderlikte şurda burda bi gözü yok onun dedi yani ekibin içinde kadronun içinde olabilir dedi falan ondan sonra benim sözüm üzerine sonra bi hayli konuştuk kalktı Hurşit Tolon onu dedim siz oturun ben paşamı uğurlayım dedim aşağya uğurladım dedim böyle bi teklif var paşam dedim elimden tuttu böyle bir hareket başlıycaksa Lideri sensin dedi diğer tarafını boşver dedim” diyerek Hurşit Tolon ile yaptığı görüşmeyi anlattığı,

Tape No: 6364’te kayıtlı 10.06.2008 günü saat:20.57’de Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede, A.H. Tolon'un; “Müşterek dostumuzla da beraberdik işte bitmez tabi burada o toplantı bu toplantı şimdi su meselesi toplantısından çıktım eve doğru gidiyorum sen ne yapıyorsun” dediği, U.Büyükçelebi’nin “yaramazlık yok degilmi efendim” dediği, A.H. Tolon’un “ iyiyim aynen koşmaya devam ediyoruz koşacağız yani nefesimiz yetikçe koşacağız müşteri olun” dediği, U.Büyükçelebi’nin “vallahi Atatürk yorulmadı bizde yorulmayacağız” “biz koşmuyoruz ki aslında”, “Behiçin yazısını okudunuz mu geçen günkü” , “Orduevi yazısını” , “Bütün şeyler ayaklanmıştır o dinci varya dinci arkadaş” , “hoşuma gidiyor salrınca arkadaşlar” dediği, A. H. Tolon’un “ tabi ağzınıza sağlık elinize sağlık arkadaşım sağol” dediği,

Tape No:6365’de kayıtlı 10.06.2008 saat:10.21’de A.P. ile yaptığı görüşmede; A. P. “Komutanım emredin” dediği, A.H. Tolon’un “Alaettin Paşam nasılsın müsaitmisin canım telefonla görüşmeye” , “Seninle görüşeyimde benimde sana söyleyeceklerim var o görüşmeler doğrultusunda bugün şeyde bir toplantı olacak 16:30 da Hereke de Herekecilerin” , “O dediğin şey kafamda takılı duruyor birde benim sana söyleyeceğim birşey var yani bir yol haritasının belirlenmesinde fayda var dünde konuşmalarımız hep suda böyle Havan dövdük efendim onun için seninle konuşayımda” dediği,  

Tape No: 6366’te kayıtlı 10.06.2008 günü saat:20.59’de U.Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede, U.Büyükçelebi’nin; “Hocam çok özür dileyerek tekrar arıyorum o dediğiniz arkadaş aramadı” dediği, 

Tape No: 6367’de kayıtlı 10.06.2008 günü saat:21.00’de E.D. ile yaptığı görüşmede, A.H. Tolon’un “iptal ettik kalabalıktı tabi beni İstanbuldaki adından bahsettiğim arkadaş aradı dediki sakın ilgilenmiyorum zannetmeyin o arkadaş beni aramadı dedi bende dedimki bilgim var bu ara yok kızının okul durumuyla falan ilgileniyor filan dedim” , “bilgin olsun yani adam şöyle ilgilenmedim zannetme” dediği,

Tape No: 6368’de kayıtlı 11.06.2008 günü saat:10.56’de U.S. / X Bayan ile yaptığı görüşmede, X Bayan’ın “Saygılar rahatsız ediyorum müsaitseniz U.S. beyefendi görüşmek istiyor” dediği, U. S.’in “nasılsınız efendim” dediği, A. H. Tolon’un “Sayın bakanım ben iyiyim siz nasılsınız” dediği, U. S.’nin “Bende iyiyim çok teşekkür ederim hanımefendi iyidir umarım” , “sizinle bi konuda görüşmek istiyorum ama biraz uzun olduğu için 5-10 dakika yüzyüze nerde görüşebiliriz” dediği, A. H. Tolon’un “Atlar gelirim” dediği, U. S.’in “Kaç gibi gelirsiniz öğlen yemek yermiyiz şey” dediği, A. H. Tolon’un “Öğlen yiyemeyiz heralde ama şimdi çıkar gelirim saat 11 yani orda makam şeydeyseniz makamınızdaysanız gelirim” dediği, U. S.’nin “yarım saat sonra buluşalım o zaman” dediği, A.H. Tolon’un “ Peki efendim” dediği,

Tape No: 6369’de kayıtlı 11.06.2008 günü saat:11:52'de  R.B. ile yaptığı görüşmede, R.B.’nin “Efendim okudum ben onu konu üzerinde konuştuğunuz ortam varya” “Sizin üstünde konuştuğunuz ortam o ortam konu T ile başlayan o işi yapanda o klüpçü işte biliyorsunuz” , “Evet o doğru o ve o klüpçü onu yapan biliyorsunuz” dediği, A.H. Tolon'un; “Daha iyi olmadı mı bunun çıkması” dediği R.B.’nin “….tabi tabi bunu kullanmak lazım tabi” dediği,

Tape No: 6370’te kayıtlı 11.06.2008 günü saat:13:49’da M.H. ile yaptığı görüşmede, X Şahıs’ın “Hurşit bey iyi günler efendim Başkent Üniversitesi Rektörlük makamından rahatsız ediyorum Rektör bey ile görüşmek istemişsiniz” dediği, M. H.’nin “valla işte yoğun trafikteyiz paşam ameliyatlar toplantılar falan” dediği, A.H. Tolon’un; “Dün bekledik zatıalinizi” dediği, M. H.’nin; “Ameliyattaydım” “birde arkadan bir kadavra çıktı sabah böbrek taktım işte toplantıdaydım” , “öle olunca maalesef yetişemedim” dediği, A.H. Tolon’un; “Şey için sizi rahatsız ettim bu Çanakkale de yardım elini uzattığınız cici bir kızımız vardı” , “bu size söz verdiği gibi sınava girdi ve çok yüksek bir puan aldı 85 mi öyle birşey” “Derin saygılarımı sunuyorum bu iş sizinle beraber olacak bu öbür iş Hereke işi bu sizin bulunduğunuz yerde olur başka türlü olmaz” ,  “Sizinle olur bak diyorum dikkat edin orası ile olmuyor zaten dünde söyledim gürültü çıkıyor en sonda bende üzülüyorum dedim ki efendim böyle olmuyor bu iş yok bilmem kürek çekelim işte hemen dektere edelim filan ya nasıl dektere ediyorusunuz hani sizin dedim ki sizin kürek çekmeniz önemli değil Dümene oturttuğunuz insan önemli oldu mu efendim” dediği, M.H.’nin “Yani hepimiz……bu ülke bizim Paşam yani bu Ülke bizim o Koltuklarda oturanlar bugün oturuyor yarın yoklar ama bu ülke ben bunu hep böyle içimde” dediği, A. H. Tolon’un “ 3 te bile çağırın koşarak gelirim” dediği,

Tape No: 6371’de kayıtlı 11.06.2008 günü saat:14:17’de S.S. / M.O. ile yaptığı görüşmede, S.S.’nin; “…Vali M.O. ile birlikte 41 grubun lideri ile birlikte efendim….bağlılıklarımızı bildiriyoruz” dediği, A. H. Tolon’un “inanırmısınız iki saat önce eski bir bakanın  makamında hem sayın valimi hem sizi önemli bir konu için andım kulağınızı çınlattım saat 11 de” , “nasılsınız çok özledim sizi” dediği, S.S.’in “bizde çok özledik ben saygılarımı sunuyorum” , “Valime veriyorum” dediği, A.H. Tolon’nun “Lütfedersiniz” dediği, S. S.’nin; “Tekrar görüşmek üzere sağolun” dediği, görüşmenin ilerleyen bölümünde telefonu M. O. alarak, M. O.’nun; “Paşam ...” dediği, A. H. Tolon’un “sayın valim hürmetler ederim biraz önce sayın başkanıma söyledim sizi tam  üç saat onbeş dakka önce Ufuk beyin ofisinde kulağınızı çınlattım” , “Söylemez in ofisindeydim çınlattım hatta akşama evden aramayı planladım yinede akşama evden aricam evdeyseniz” , “Bir önemli konuyu konuşcam eski oradaki müşterek dostumuz şeyli Çayelili dostumuz hatta dostumuzla ilgili bi girişim konusunda sizle değerlendirecez” , “Sizi kucaklıyorum bir ikinci haberim sizle görüşecek kişi bir buçuk aylığına yurtdışında”, “Birbuçuk aylığına bu konu konuşuldu İstanbul ayağı en zayıf ayak ve size muhtaçlar” , “Kesinde muhtaç olduklarını söylediler ancak o konoyuda ayrıntıları geliştikçe gelişmeler olduğu için görüşmem lazım” dediği,

Tape No: 6373’te kayıtlı 13.06.2008 günü saat:17:07 de B.K. ile yaptığı görüşmede, B.K.’nin “Evet şey bi kızlar çıktıya hani bu” dediği, A.H. Tolon’un “Tabi Atatürke….” dediği, B.K.’nin “Tabi tabi onları yazdım” dediği,  A.H. Tolon’nun “Tabi yalnız savcılık bu gün şey açmış” dediği, B.K.’nin “Evet ama yani o kızlarda…bi şey değil zavallı Fetullahın eğittiği adamlar arkalarında başka…” dediği, A.H.Tolon’un “Ama yook tabi he tabi o onları onları bu hale getiren” , “Dün akşam şeyi izlediniz mi programı” dediği, B.K. “izledim izledim ben” , “Tuncay becerdi becerdi Tuncay” dediği, B.K.’ın “efendim onun için  arıyorum işte kalp kalbe karşı nazlıdada aynı ağız  vardı o kızlardaki” , “Onu önce bu M.B. lar falan internet sitelerinden soktular devreye sonra hemen oraya aldırdılar tam böyle profesyonel çok özür dilerim çakaldır yani tam profesyonel” dediği, A.H. Tolon’un “Estagfurrullah çakalığı dün akşam bitti orda sıçana döndü ama dün ne haber çakallık makallık bitirdi adam”dediği,B.K.nin “Evet çok iyidi ben tabi yerini yurdunu bilmediğim için aramadım ama bu Tunca ya da kırılıyoruz tek başına hareket ediyo yani bizi ne yamacına ne bizde veba var sanki” dediği, A.H. Tolon'un “Hayır şuanda dağınık bak yani” dediği, B.K.’nin “Geçen seferde öyle kaçtı bizden ama bilmiyorum yani neden” dediği, A.H. Tolon'un “Kaçmaz yani kaçacak hali yokta” , “Bide bi şey söyleyim seksen kapıdan üstüne geliyorlar seksen” dediği, B. K.’nin “Biz olacağızki göğsümüzü siper edeceğiz yani” dediği, 

Tape No: 6375'te kayıtlı 17.06.2008 günü saat:18:27’de İ.T. ile yaptığı görüşmede, A.H. Tolon'un “Haftaya salı günü öğleden sonra Ankarada müsait misin” dediği, İ.T.'nin “Evet efendim cuma günü Ankaraya dönüyorum” dediği, A.H. Tolon'un “O zaman bi not alır mısınız ayın üçünde konuşuruz” , “... Okuyanda burda salı günü” , “Haftaya salı günü saat 16:30” , “Hereke Sokak” “Numara 4” “Çankaya bu şeyden Reşit Galipten inerken Reşit Galipten aşağı doğru inerken” , “Evet bizim buradaki çalışma grubu tanıdığınız ekip diğer gruplarla beraber sizde ne yaptınız işte birlikte çalışacak mıyız katılacak mısınız düşünesiyle geliyorsunuz tamam mı” dediği, İ. T.'nin “Tamam efendim” dediği, 

Tape No: 6376’da kayıtlı 17.06.2008 günü saat:20:15’te H. Z. ile yaptığı görüşmede, H.Z.’nin “H.Z. biraz evvel toplantıda B. Ş. aramızda oturuyordu hatırlıyorsanız” , “Bu nedenle Türkiyem Topluluğunun iç yüzünü sizde biliyorsunuz ama bende biraz daha fazla biliyor gibi geliyor ....” dediği, A.H. Tolon’un “Benden daha iyi biliyorsunuz tabi” dediği, H. Z.’nin “Sizi aydınlatmak bakımından söylüyorum Türkiyem Topluluğunun bize beraber olmak için Mustafa Özbek’ e gidildiğinde Başkanım Mustafa Özbek dört nedenle bize Temmuzdan evvel gelemez birinci neden birinci neden yürütme kurulu ikinci neden danışma kurulu üçüncü neden Türk - Metal Sendikası Topluluğu dördüncü neden Yörük Türkmen Konfederasyonu Topluluğu” , “Bütün bunların fikrini almadan evet geliyorum diyemez size olumsuz cevap verir onun için siz oraya giderseniz zatı aliniz mutlaka onların temmuz ayında Büyük Otelde yapacakları partileşme” , “Orada partileşme kararı alamayacaklarını ben ismim gibi biliyorum bundan emin olabilirsiniz çünkü” , “bir başkanı yok oluşumun başkanı yok bak sözcü olarak Mustafa bey ismi geçiyor ama o başkanlığı kabul etmiyor” dediği, A.H. Tolon’un “Ha onu ikna ettik hayır hayır hayır” dediği, H.Z.’nin “İki para yok” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam ikinciye katılırım birinciye ama biz rica etmiştik bu aşamada başkan demeyin herkes şahsınıza bende bu talep edenlerden biriydim efendim” , “İzah edeyim ... hatırlayacaksınız şahsen ben ordada ifade ettim gibi 29 yirmi iki Temmuza kadar bu siyasi oluşumlara şiddetle karşı çıkan bi insanım” , “Ama 23 ünden sonra Türkiyede bir muhalefetin varlığının olmadığını anlayınca hakaten bir siyasi oluşumun ihtiyacı olduğu samimi inancı doğdu” , “Şimdi biz kendisine dedik ki öyle başkanlık maşkanlık olursa ismen herkes bunu şekillendirir ama madem bu ... Türkiyem Tolluluğu bunun bi sözcüsü olur Türkiyem Toluluğu bir tüzel kişilik değil yani bir sürü dernek vakıf filan bi çeşit platform onada topluluk dediler iyiya işte o topluluk sözcüsüyle tanımlanır aslına bakassanız sözcülük işi ordan geliyor şimdi tasavvur buyurun öyle o dört tane kuruluş başkanının sayın Özbek’ in olmaması halinde öyle bi toplulukta olmaz gibi geliyor bana” dediği, H.Z.’ nin “Olmaz tabi başkanım orasıda öyle ama orasıda öyle” dediği, A. H. Tolon’un “Şimdi para konusunda size iştirak ediyorum ama böyle bi taleple gidilmeyecek onu bilmenizde yarar var çokta teşekkür ediyorum halisane duygularınıza efendim” dediği, H.Z.’nin “Başkanım şey sayın paşam” , “Siz gidecekseniz gidecekseniz mutlaka ve mutlaka sayın Özbek işte bu toplantıyı partileşme toplantısını yaptıktan sonra kararınızı verin” dediği, A.H. Tolon’un “Estağfurullah zaten bizi çağıracaklar oraya” dediği, H.Z.’nin “Bu kararınızı orayada aksettirirseniz iyi olur derseniz” dediği, A. H. Tolon’un “Sağolun zaten bizi oraya mutlaka çağırırlar bütün her olaya çağırdıkları gibi orda oluruz” dediği, H.Z.’nin “Ben biliyorum baştan beri beraberiz zaten ordada herşeyde beraberiz ben sizin” , “İstanbulda olsun burda olsun Ankarada olsun heryerde beraberdik paşam” dediği,

Tape No: 6377’de kayıtlı 18.06.2008 günü saat:15:19’da B.G. ile yaptığı görüşmede, A.H. Tolon'un “Hanım efendi biz yolda hangi üniversitenin rektöründen bahsediyorduk” dediği, B.G.’nin “Giresun” dediği, A.H. Tolon'un; “Giresun görüşmek tanıyor musunuz …..” dediği, B.G.’nin “Hayır ben onun mailini okudum onun” dediği, A.H. Tolon'un “mailini okudunuz” dediği, B. G.’nin “evet şeyden konuşmalarını törenden mezuniyet töreninde” dediği, A.H. Tolon’un “ ondan tebrik etmek istiyorsunuz” , “vereyimde şeyde Giresunda” “Kendisiniz tebrik edin bol bol tebrik edin veriyorum” dediği, görüşmenin ilerleyen bölümünde telefonu A.H. Tolon’ dan  O.M.Ö.‘ün aldığı, O.M.Ö.’ün “Hanım efendi ben O.M. Ö. hürmet ediyorum efendim” dediği, B.G.’nin “Ay ben hürmetlerimi sunarım ben hayran oldum konuşmanıza” , “ve sizin mailinizi biz Anadolu ulusal uyanışdan o konuşmanızı yayınladık” dediği,  O.M.Ö.’nün “Ha çok teşekkürlerim efendim çok sağ olun” dediği, B. G’ün “Yani sizlerle böyle umutumuz tazeleniyor” , “Ağzınıza sağlık” dediği, O.M.Ö.’ün “Görevimizi yapıyoruz efendim” , “Efendim sizi Giresuna bekliyoruz şeref verirsiniz” dediği, A.H. Tolon’un “ efendim siz gördünüz mü…” , “Çok teşekkürler yav bu kadar siz hızır reismisiniz” dediği, B.G.’nın; “Hayır hızır mızır bağlıyorum ben burdan siz şimdi Bush deyin Bushla görüştürüyüm mü sizi”, “Bushla görüştürüyüm mü sizi” dediği,

Tape No: 6378’de kayıtlı 19.06.2008 günü saat:17:18’de M.E.Ç. ile yaptığı görüşmede, A.H. Tolon'un “efendim Tolon saygılarımı sunuyorum nasılsınız” dediği, M.E. Ç.’nin “sağolun paşam siz nasılsınız” dediği, A.H. Tolon’un “ iyiyimefendim muhterem hanım efendiler nasıllar” dediği, M.E.Ç.’nin “sağolun hepimiz iyiyiz sizlerde iyisiniz” dediği, A. H. Tolon’un “ sağolun kulaklarını çınlatmaya devam ediyoruz zaman zaman” , “Bi kaç gün önce Ünal Beyle de beraber kulaklarınızı çınlattık” , “Müsaitseniz şöyle…iki dakkanızı müsaitse bi şey danışmak istiyorum size” , “Şu kadarını söyleyim şimdi bizim yönetim kuruluda burda Ulus gazsetinin genel yayın yönetmeni değişiyor” , “Bize oraya  bir yazı işleri müdürü önerir misiniz hem o insana iylik yapalım hem şu ulusu kalkındıralım biit saatler olsun sizi kucaklıyorum” dediği, M.E.Ç.’nin “Paşam vallaha benim aklımda yani oraya önere bilecek birisi yok” , “Benim bi an Evren geçti aklımdan E. D.” dediği, A.H. Tolon'un “Evreni ben çok seviyorum düşünüyorum da yazı işleri müdürülüğüne el yani o işi siz bilirsiniz sizden daha iyi kim bilir” dediği, M.E.Ç.’nin “Yoo yapar Evren o işi yani” dediği, A.H. Tolon'un “Ben size danışmadan adam atmadım” dediği, 

Tape No: 6379’da kayıtlı 19.06.2008 günü saat:17:21’de M.E.D. ile yaptığı görüşmede, A.H. Tolon’un “Ulus gazatesini de sen bilirsin patronu da İstanbul da oturuyor fedakarlık yapıyor gaztecilikten yetişmiş değil” , “Oktay Bey inşaat mütahitliği yapan” , “İnşaat mühendisliği yapan bi bey” , “Kadir belki sende vardır K.Ç. in telefonlarına nasıl ulaşırız ” dediği, M. E.D.’nin “K. Ç.’ in telefonu bende yok ama fox da sanıyorum ben bi fox arayım onlardan bulabilirsem ben hemen size dönüyüm” dediği,  

Tape No:6381’de kayıtlı 22.06.2008 saat:12.58’de İ.T. ile yaptığı görüşmede; İ. T.’in “24 de toplantıya katılıyoruz” dediği,A. H. Tolon’un “Saat 16:30 da Hereke sokak No:4 efendim oraya mutlaka katılmanız lazım oraya şeyi anlatmamız lazım”  dediği, İ. T.’nin “Elim kolum bağlanır paşam” dediği, A.H. Tolon’un “Yani oraya şeyi söyleyin bu 4 yıldır süren çalışmanın alt yapısını oldu mu” dediği, İ.T.’nin “E.A. bildiniz” “onlar bir grup kurdular yani araştırma grubu onlarla bir araya geldim her zaman bizimle olmaya hazır oldukları söylediler” dediği, 

Tape No:7036’da kayıtlı 01.07.2008 tarihinde Saat:08.04’de Fatih … isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle A.H. Tolon’un “… Vali beyi arıyorum bir türlü ulaşamıyorum F. K. ‘nin numarasını almak istiyorum” , “Ama çok acele lazım (Hurşit Tolon Arka planda Meriç adlı Şahısa hitaben :  "Buyurun efendim Meriç bey diğer telefondayım ") evet dinliyorum” “Çok acil bana F.K.’nın numaraları lazım acele” dediği, Fatih’in de konuyu öğrenip kendisine döneceğini anlattığı, H. Tolon’unda 0 312 28 2…..6 numaralı telefonu verdiği,

Tape No:7037’da kayıtlı 01.07.2008 saat:08.10’da M.O. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… sayın Valim bu burdan savcılıktan gelmişler 5-6 3-5 kişi” , “Evi arıyacağız diyorlar” , “Fahri beyi arıyorum Fahri beyin numarası yok bende sizde varsa o lazım acele yada siz bana yardım edin duyurun lütfen” dediği, M.O.’un “… numarayı da size vereyim paşam” “0 533.. 393……”  dediği, A.H. Tolon’un “İyi lütfen arar mısınız şimdi bunlar burda bekliyorlar kapıda” , “evi arayacaz diyorlar” dediği, 

Tape No:7038’da kayıtlı 01.07.2008 saat:08.14 da X Bayan ile yaptığı görüşmede;  A. H. Tolon’un “Şimdi buradan birileri gelmiş savcılıktan müsaade evi arıyacaz diyorlar ben avukatıma haber verdim ama size de haber veriyorum ne yapmam gerek” dediği, X Bayan’ın “Arama izinleri var mı ellerinde”diye sorduğu, A.H.Tolon’un “Var ellerinde Merkez Komutanlığında kontrolleri yapılmış” dediği, X Bayan’ın “yani arama izni varsa en fazla avukatınızın gelmesini bekletebilirsiniz” , “Onun dışında izin vermelisiniz yani mahkeme kararı dimi” dediği, X Bayan’ın “mahkeme kararı evet” dediği,

Tape No:7039’da kayıtlı 01.07.2008 saat:09.02 da Ö.M.T. ile yaptığı görüşmede Ö. M. T.nin “Bunlar şimdi aramaya başladılar dimi” dediği, A. H. Tolon’un “ evet efendim arıyor arkadaşlar” dediği, Ö. M. T.’ın “Aldıkları şeyler genelde bilgisayarlar filan mı” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır bilmiyorum ne  bi şey almadılar henüz daha kitap defter alıyorlar bi şi bende yasa dışı hiç bir şey olmaz bende yoktur” dediği, Ö.M.T.’nin “Tamam ondan bi sıkıntı yok zaten de Salim savcı gerekli ilgiyi alakayı gösterir, sadece görev kulu yani talimat geldi onu uyguluyor” dediği, A.H. Tolon’un  “efendim hepsine saygı duyuyorum ben iş yapıyorlar” dediği, Ö. M.T.’nin “yani ondan yana bir sıkıntı yok” dediği, A.H. Tolon’un “Beni şuanda dinlediklerini de biliyorum tabi” dediği, Ö. M. T.’nin “Hayır hayır olsun ama şey Salim bey düzgün bir savcıdır yani” , “Hayır o da Youtube çıkan savcı vardı ya” , “Onunla birlikte odasında dinlenen savcı” , “.... şimdi ben vekaletnameyi hemen fakslatıyorum bu tarafa” , “kesinlikle İstanbul olduğundan eminiz herhangi başka bir şey yok ” , “Ben direkt burda şeye geçicem Beşiktaş’a geçicem” , “Onun haricinde ne yapılacağı size söylendi mi” dediği, A.H. Tolon’un “ hayır söylemedi getireceklermiş oraya” dediği,

Tape No:7040’da kayıtlı 01.07.2008 saat:10.37’da Ö.M.T./A.Ç. ile yaptığı görüşmede; Ö. M. T. “Paşam Meriç ben şimdi bu Adli Tıp’a sevk edildiniz mi” dediği, A. H. Tolon’un  “hayır kardeşim daha aramayı yapıyorlar Meriç burda” dediği, Ö.M.T.’nin “o zaman bunlar neden böyle televizyonlarda adli tıp a sevk ediliyorlar filan diyor kim veriyor bu haberleri” dediği, A.H.Tolon’un “Hayır efendim kimse Adli Tıp’a mıpa daha kapıdan bile çıkmadım” dediği, Ö. M. T.’ nin “arama yapıyorlar” dediği, A.H. Tolon’un “ tutanak tuttular” dediği, Ö. M. T.’nin “Tamam Salim Bey hala orda değil mi savcı bey” dediği, A. H. Tolon’un “Salim beyde burda arkadaşlarda burda memurlar ...” dediği, Ö. M.T.’nin “Ben şeye geçiyorum paşam bir saate kadar İstanbul’a geçiyorum o malum şahsın yanına giriyorum zaten neyin ne olduğunu soracam ona anlatabildim mi vekaletimde geldi ben burda bekliyecem paşam tamam mı … hiç merak etmeyin” dediği, A.H. Tolon’un “ Ahmet beyde burda zaten Ahmet bey burda” dediği, Ö. M. T.’nin “tamam ama siz hiç merak etmeyin yani ne demek istediğimi biliyorsunuz paşam” dediği, A. H. Tolon’un “ya benim merak ettiğim bir şeyi söyliyimmi” , “ben kaya gibi ayaktayım ya ne…” dediği, Ö.M.T.’nin “aynen herkes afedersiniz bi tarafları ile gülüyor suanda o şeyi de vereyim size anlatabildimmi komik komik durumda yani her şey o yüzden” dediği, A. H. Tolon’un “ tamam ben burda biliyorum tabi arkadaşlar konuşuyorlar sağol sağol” “…bey burda vereyim şeye Ahmet beye veriyorum” dediği, A.Ç. nun alarak Ö. M. T. ile konuşmaya devam ettiği, Ö. M. T.’nin “... Salim D. savcı var orda ... o da çok değerli bir insan yani bi problem yok …” dediği, 

 Tape No:3537’de kayıtlı 03.12.2008 saat:12.48’de Kemal Alemdaroğlu ve Habip Ümit Sayın arasında yapılan görüşmede; H.Ü.Sayın’ın “… bilgi vermek için aradım size” “Saat onda görüştüm kendisi ile” , “bir Komutanı aradı” ,“bir Korgeneralli” , “Aman dedi böyle dedi dikkatli olun vs. ee bize belge lazım diyor bütün YÖK diyor eleman diyor belge olmayınca bir şey yapamıyorlar” , “Bütün YÖK’tekiler konuştuysa” , “Eleman bu adamı görevden alalım diyorlarmış sözüm ona belge bulamıyorlarmış” , “Her neyse ben Reha Paşayı aradım” , “Durumu anlattım Hurşit TOLUN Paşanın telefonu kapalı idi ..” , “Ama şey diyor ki bu gün görüştüğüm kişi böyle bir şey imkânsız YÖK’ün başını filan mümkün değil” dediği, K. Alemdaroğlu’nun “Ya bu bize göre de öyle Çarşamba şey A.G.’nün Genç Bakış Programına beni aradı davet etti Maltepe Üniversitesinde konuşalım sonra” dediği, 

Tape No:….. da kayıtlı 01.07.2008 saat:12.19’de Erhan Göksel ile Ayten/Yılmaz….. ın yaptığı görüşmede; E. Göksel in “Abicim ben bunların hepsini senin bi programında dedim ki Türkiye’de bundan sonra 30 Ağustosa bağlı dedim iki dün ve bugün yayınlanan bölümde nasıl polis seçtiniz sayısı bugünkünde var dün gece koyuldu yayına üç Şubat ayında ki Ergenekonu hatırla Şubat ayındaki 4 bölümlük aktif haber röpörtajını eksik yazdığım hiç bir şey yok burda bütün şeyi sana söylemediğim hiç konuşmadığımız 1 numara 1 numara diye yazdırdıkları kişi kim 1 numara Ergenekonun 1 numarası” “2 numara Şenerdi..” dediği, Yılmaz’ın “Tolon Paşa mı” dediği, E. Göksel’in “Hayır 2 Şener Eruygur Tolon küçük adam 1 numara İlker B.  onun 30 Ağustosta önünü kesmek için yapıyorlar anladın mı” dediği, 

d-Örgütsel İrtibatlar

MSN GÖRÜŞMELERİ

19.06.2005 tarihinde Ümit Sayın ile Üsteğmen Z. Y. arasındaki MSN görüşmesinde; Ümit Sayın’ın “yeni raporu yazıyorum. bu seni ve emre albayı ilgilendiriyor,… bugün saat 6 ya kadar raporu bitirmem gerekli,… yazdıklarım inanılmaz ama Vecdet Ö. ve Mesut P. diğer bağlantılarını saptamam lazım, …önümüzdeki günlerde jandarma teknik istihbaratına acilen ihtiyacımız var, …raporu bugün bitirince sana eposta ile yollarım, kafayı yiyeceksin okuyunca, …yarın öğleden sonra acilen jiteme götürmemiz lazım. sonra da başkalarına, … MGK da Hidayet albaya da vereceğim, …ayrıca özel harbe ve Can T.  paşa ile Reha paşaya da gidecek, ….Hurşit Tolon’a zaten çarşamba elden vereceğim, … askeri darbeden başka hiçbir şey bu ülkeyi kurtaramaz, zaferyener2004’in “önce şartların oluşması gerek bence” dediği,  Ümit Sayın’ın “oluşacak, …Aytunç A. çok ciddi gelişmelerden bahsediyor” dediği ve Suat P. isimli bir şahıstan bahsederek “evet Suat P. tek başına inanılmaz bilgi ve istihbarata sahip, …gizli bir istihbarat ağımız var, …içinde Suat P, Talat T. ve Aytunç A. da var” şeklinde yazışma yaptıkları tespit edilmiştir.

19.06.2005 tarihinde Ümit SAYIN ile İ.Ü. Adli Tıp Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. S. A. arasında  gerçen MSN görüşmesinde; umitsayin’ın “bildiğiniz tüm duyumları bana iletin lütfen, …biraz düşünün bana gizli bir mail adresinizden bir mail atın. bu kısım çok önemli” dediği, Sevil A.’nun “Bülent dedikleri adamın kim olduğunu bilmiyorum sen biliyorsun sanırım” dediği, umitsayin’ın “evet onu yazdım. ….. yazdıklarımı buraya paste edemiyorum çünkü çok gizli… bu rapor daha ilki… teknik istihbaratı dahil etmiyorum yani telefon ve oda dinleme gibi … onlar jandarmada… bu raporda sadece duyumlarla yetiniyorum vaktim de yok zaten, …ama en ufak bir isim ve bağlantı bile işe yarar…. şimdi olmazsa sonra faruk bey istihbarat toplayabilir, … yazdıklarımı okuyunca hem küçük dilinizi hem de büyük dilinizi yutacaksınız, …. bu rapor Hurşit Tolon’a …. verilecek, ..bunu üçüncü mit raporu olarak basına da sızdırırsak seyreyleyin gümbürtüyü.. zafer geldi … jiteme herşeyi o aktaracak, o jokerimiz…. ama jiteme aktarmak yetmez, bol belge sunmalıyız” şeklinde yazışma yaptıkları tespit edilmiştir.

23.06.2005 tarihinde Ümit SAYIN ile Özel Kuvvetler İstihbarat Yarbay M.S. arasında  geçen MSN görüşmesinde; “ umitsayin’ın “sevgili yarbayım orda mısınız,…. özel harb istihbaratına sesleniyorum, …” şeklinde yazdığı ve gönderdiği mektuptan bahsettiği, devamında “…. özel harp gereğini farkeder ve yapar,…. artık gayri nizami harp yapmamız gerekiyor” dediği, sayinsonmez’in “hocam lütfen biraz da havadan sudan bahsedelim olmazmı?” diyerek konuşmalarına dikkat etmesini istediği, umitsayin’ın “korkmayın yarbayım kimse jilet atmaz bu mesajlara” dediği, ilerleyen yazışmalarında “Emin Gürses hocamın kardeşi hastaymış” diyerek Emin Gürses ten bahsettikleri, daha sonra umitsayin’ın “Hurşit Paşa ile sohbet mükemmeldi, …3 saate yakın kaldık, ….herşeyi çok iyi kavradı, Alemdaroğlunun iyi dostu, …artık Mesut P. tüm takiyyelerinin farkında, …bu arada Jandarma istihbaratı da çok ciddiye aldı ankarada, …istihbarat başkanı, kurmay başkanı da çok iyi bir insan, …ben de ajanlık yapacağım herhalde” şeklinde görüşme yaptıkları tespit edilmiştir.

27.06.2005 tarihinde Ümit SAYIN ile Üsteğmen Z. Y. arasında  geçen MSN görüşmesinde; umitsayin’ın “raporu nasıl buldun yorumlasana” dediği, Zafer Y.’nin “rapor yeterli hocam” dediği,  umitsayin’ın “Hurşit Tolon Paşa çok önemsedi, …Hurşit Paşa çok iyiydi ve çok ciddiye aldı” dediği, Zafer Y.’nin  “ülkenin en etkili istihbarat birimine verdik hocam” dediği, umitsayin’ın “bir de 1. Ordu İstihbarat başkanı ile koordine olacağım, …. Hurşit paşayla da frekanslarımız çok tuttu ve birbirimizi çok sevdik. 3 saat konuştuk” şeklinde yazıştıkları tespit edilmiştir.

06.07.2005 tarihinde Ümit Sayın ile İ.Ü. Adli Tıp Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. S. A. arasında  geçen MSN görüşmesinde; S. A.’un Kemal Alemdaroğlu ile görüşmeyeceğini anlattığı, Ümit Sayının da “ ben görüşürüm” diyerek “evet ama artık barış ve güçleri birleştirme vakti hocam,… en azından destek olduğunuzu görmesi ona güven ve güç verir. …. şu anda buna herkesin ihtiyacı var,…. siz-ben-kalemdar-hurşit Tolon bir bütün olmak zorundayız,…. olayı çok iyi toparlamamız ve basına sunmamız gerekiyor.” şeklinde yazışma yaptıkları tespit edilmiştir.

12.07.2005 tarihinde Ümit Sayın ile Binbaşı O.T. arasında gerçekleştiği tespit edilen MSN görüşmesinde; umitsayin’ın “binbaşım orda mısın” dediği, oganturkmen’in “Buradayım hoca,…. Bu arada sizden adres almışlardı… Herhangi bir ses seda var mı o konuda?” dediği, umitsayin’ın “evet o iki kişi hakkındaki iddiaların inceleneceği söyleniyor…. elektronik postayı almışlar …. bu arada yarın benim ayarlamamla Kalemdar Hurşit Tolon ile görüşüyor” dediği,  oganturkmen’in “Anladım hocam. Yine de olumsuz birşey olmaması iyi bir şey” dediği,  umitsayin’in “olumsuza çevirebilirler, … o nedenle benim haberim yok diyeceğim” dediği,  oganturkmen’in “Hocam o zaman bari bundan sonra o raporlardan fazla dağıtmayın bence” dediği,  umitsayin’ın “hayır dağıtmıyorum” dediği, oganturkmen’in “bu arada genel sekreter nehrozoğlu’nun direkt büyük üstad kaya paşakaya bağlı olduğu söyleniyor” dediği, umitsayin’ın “güzel, masonlardan bize zarar gelmez, siz asıl bu kürtler ve irtica üzerine yoğunlaşın” dediği tespit edilmiştir. 

18.07.2005 tarihinde Ümit Sayın ile İ.Ü. Adli Tıp Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. S. A. arasında  geçen MSN görüşmesinde; umitsayin’in “hrant dink bizim savaştığımız adam, o yazıyı bana yollayın,…. grup izindeymiş. önümüzdeki hafta devredeler, … Hur. Tolon bence action için en doğru adres,. … Kalemdar action istiyor hemen, … bu arada hurşit tolon acaba ne yapıyor” şeklinde msn konuşması yaptıkları tespit edilmiştir. 

21.07.2005 tarihinde Ümit Sayın ile Binbaşı O. T. arasındaki MSN görüşmesinde; M. P. ın Hakimlere dağıttığı dosyadan bahsettikleri, umitsayin’ın “atasoy aradı, … yanlız sadece ikimiz arasında …, bugün ertuğrul ö. ile görüşmüş, ….e.özkök atasoyun şatoya gittiğini biliyormuş, …ve atasoya özel bir sayfa yapmayı teklif etmiş yani ayrı investigatif bir iş …. bir sürü ekip kuracak, ekibin içinde ben de varım tabii,,….. G2 var ve tabii ki A2 de var, ….sonuçta hürriyette her istediğimiz haberi çıkartma serbestisi veriliyor bize, …şatoya gittikten 1 ay sonra bu teklifi veriyor, …olayın arkasında hurşit Tolon olduğu açık, …ekibin kurulmasında A2nin ne kadar etkin olacağını sen düşün” şeklinde yazışma yaptıkları tespit edilmiştir.

Bu bölümde bazı telefon görüşmeleri konulmuş olup, yukarıda yaptığı görüşmelerin bütünlüğü ve görüşme tarihlerinin olaylarla örtüşmesi hususlarındaki bütünlüğün bozulmaması için tamamı bu bölüme konulmamaşıtır.

1-FİNANS YAPILANMASI;

22.04.2008 günü saat 16.03’te R. B. ile yaptığı görüşmede; Ruhi’nin “…. ben dün akşam birileriyle beraber oldum” “Bazı bilgiler aldım abiyle ilgili” “Çok enterasan şeyler var” dediği, A.H.T’un “Ben şimdi şeydeyim nerdeyim Çetin Emeç..  üzerinde bir yerdeyim dönüp geliyorum sana” şeklinde konuşmaların olduğu tespit edilmiştir. R. B. isimli şahısla ilişkisi sorulduğunda; R.B.’ın emekli yarbay ve devresi olduğunu, konuşmanın içeriğini hatırlamadığını, muhtemelen Savunma sanayi hakkında olabileceği şeklinde cevap verdiği şüphelinin abi isimli şahsın kim olduğu hakkında ki soruya cevap vermediği.

12.05.2008 günü saat 20.39’da R.B. ile yaptığı görüşmede; R.B.’ın  “Öbür bizim konumuzda da abimiz çok sıkı bastırıyor haberiniz olsun” dediği, A.H.T’un “Aa onu anlattım şeye ziyaret ettiğim adama anlattım” şeklinde konuşmaların olduğu tespit edilmiştir. Konuşma içeriği hakkında sorulan sorulara vermiş olduğu cevapta; Savunma Sanayi ile ilgili dışarıdan bazı baskılar olduğunu duyduğunu, kendisinin de Genelkurmay ikinci başkanına ilettiğini söylediği şeklinde beyanlarda bulunduğu.

11.06.2008 günü saat 11.52’de R.B. ile yaptığı görüşmede;Ruhi’nin “Efendim okudum ben onu konu üzerinde konuştuğunuz ortam varya” “Sizin üstünde konuştuğunuz ortam, o ortam konu T ile başlayan, o işi yapanda o kulüpçü işte biliyorsunuz” dediği, A.H.T’un “Daha iyi olmadı mı bunun çıkması” dediği, Ruhi’nin ise “….bunu kullanmak lazım tabi” dediği şeklinde konuşmaların olduğu tespit edilmiştir. Konuşmada ismi geçen T ile başlayan bölüm için sorulan soruya vermiş olduğu cevapta konuyu net olarak hatırlamadığını,hatırladığı kadarıyla bir ihale konusu olduğunu,bu ihalenin bir spor kulübü yöneticisi olan ve adı T ile başlayan bir kişiye ait olduğu, kendisinin de bu şahsın ismini hatırlamadığı şeklinde beyanda bulunduğu,

05.03.2008 günü Saat:15:17 da X Şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde; X şahsın “Sizde şeye gitmişsiniz ASELSAN’a gitmişsiniz”, dediği, A.H.T’un “çok güzel oldu çok olumlu karşılandık yani beklediğimizden de olumlu oldu hatta fevkalade hatta şöyle söylendi oda bizim arzu ettiğimiz bir şeydi biz dedi ayrı gayrı iş yapmayız ee bi üst katındaki daha önce gittiğimiz adamla dünyanın en az en az 150 ülkesine açılım şansımız var bizim mademki burada işte  A ile başlayan siz varsınız T ile başlayan biz varız F ile başlayan orası var bunun üçünün bir araya gelmesi bir dünya gücü yaratır  bitek şey var ben lafı döndürüp döndürüp ya işte ben hep eskiden beri dinlerim burda biri varmış galiba size  o pürüz yaratırmış filan valla kim olursa olsun bizim buradaki yönetimin kararlarını engellicek tarzda bir tavrı varsa e napalım kardeşim o zaman yolumuzu ayırırız dedi…” şeklinde konuşmanın olduğu tespit edilmiştir. 

Görüşmeyle ilgili olarak, konuştuğu kişinin Kominikasyon  sistemlerinin genel Müdürü Ekrem isimli kişi olduğunu, görüşmede geçen Aselsanın yeni yönetim kurulu başkanının Emekli Korgeneral Mehmet Ç. olduğunu, Mehmet Ç. isimli şahsı ziyarete gittiklerini,kısaltmaların, Aselsan yerine A , TAİ yerine T, Finmekanike yerine F harfini kullandığını,bunun özel bir amacı olmadığını,

16.03.2008 günü Saat:19:34 de R.B. isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde; A.H.T’un “Gereği yapıldı” dediği, R.B.’ın “Efendim sağ olun, çok teşekkür ediyorum, çok sağ olun” dediği, sizin “Bütün ayrıntısıyla gereği yapıldı” şeklinde konuşmalar vermiş olduğu cevapta; Savunma Sanayi Müsteşarlığındaki bazı işlere, bazı şahısların etki yapmak istediğini,kendisinin bunu ilgili makamlara ilettiğini,ilettiği kişinin Genel Kurmay İkinci Başkanı olduğu şeklinde beyanlarda bulunduğu,

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’ emekli olması ve herhangi bir ticari işi olmamasına rağmen ihaleleri yönlendirmele çalıştığı.

2.SİVİL TOPLUM KURULUŞU FAALİYETLERİ 

Şüphelinin Emekli Subaylar Derneği üyesi olduğu, Kadın Ağırlıklı ve öncülüğünde kurulmuş Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformunda gönüllü olarak danışmanlık yaptığı, aynı şekilde Türkiyem Topluluğunda da danışmanlık yaptığı, İzmir’de benzer bir kuruluş olan Uyanış Platformonda da Onursal başkan olduğu, Kadın kuruluşlarının, platform oluşumunda, danışman olarak, platform nasıl oluşur, nasıl çalışır konularında sadece danışmanlık görevi yaptığı, kendi beyanıyla anlaşılmaktadır. 

Yine beyanında, Ankara ilinde birçok dernek, Vakıf, meslek kuruluşunu, bünyesinde bulunduran platformların mevcut olduğunu, bunlardan Çay Yolu Platformu, Ulusal Birlik Platformu, Ulusal Güç Birliği Platformu, Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma platformu, beraberlikle oluşturdukları Ulusal Platformlar güç birliği olarak bazı konularda birlikte çalışmakta olduğunu,  Bu kapsamda Ankara’da düzenlenen 12 Nisan mitingi için, kendisinde  içinde bulunduğu, platform temsilcisi olan bir heyet ile ATO başkanı Sinan Aygün’ün ziyaret edildiği,ve kendisinden mitingle ilgili destek talebinde bulunulduğu,
Tape No:4287’de kayıtlı 11.03.2008 saat:18.34’da, Sinan Aygün ile yaptığı görüşmede; A.H.Tolon’un “Saygıdeğer başkanım biliyorsunuz burada olağanüstü birliktelik oluştu UPEK Ulusal Platformlar Güç Birliği birlikte gelmek istiyorlar ben üstlendim bunu kabul buyurursanız hem o gün zat alinizi hemde sayın Haberal’ı  ziyaret edeceğiz müsaitse programınız Perşembe günü” dediği, 

Tape No:6270’de kayıtlı 02.04.2008 saat:16.49’da Sinan Aygün ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “.....bir şey arz etcem” , “Günler azalıyor bayraklar konusunda lütfedeceğiniz talimatınıza ...” dediği, S. Aygün’ün “Ben İstanbuldayım onun notunu alıyımda şimdi aşağıda bakıyım nekadar bayrağımız kaldı bilgi veriyim ben size” dediği, A.H. Tolon’un “Ne kadar bayrak lütfederseniz o kadar mutlu edeceeğinizi biliyorsunuz” dediği, Sinan Aygün’ün “Tamam Komutanım mesajı aldım” dediği,

 Tape No:6289’da kayıtlı 11.04.2008 saat:17.34’te  Ü.Besler ile yaptığı görüşmede; A.H.Tolon’un “..Pazar günü bir etkinliğimiz mi var bizim” diyerek 12.04.2008 tarihindeki mitingi kastettiği,

Tape No:6318’de kayıtlı 05.05.2008 saat:17.15’ de S.Y. ile yaptığı görüşmede; S. Y.’nin “Paşam merhaba ben Seval Gençlik birliğinden” “… Yürüyüşümüz var 16-19 Mayısta” dediği, A.H.Tolon’un “ yok öyle paldır küldür bana bir şey söylemeyin yani” dediği, S. Y.’ nin “yok yok anlatacağım müsaitseniz Perşembe günü biz şeye geldiğimizde anlatmak istiyoruz” dediği,  A. H. T.’nin “Önce bir Başkanla filan bir gelin sizinle görüşeceğimiz bazı şeyler var” dediği, S. Y.’in “Tabi biz bugün Selda hanımın yanınada gittik bazı sıkıntılar varmış” dediği, A. H.Tolon’un “Sıkıntılar değil benim menuniyetsizliğim var sıkıntı benim memnun olmadığım hususlar var yani burda görev verdik size görevi yapmadınız” dediği, S.Y.’nin “İşte orda bazı yanlış anlaşılmalar olmuş” dediği, A.H. Tolon’un “Olmaz beni yanlış anlamayacaksınız kardeşim ben bu yaşa gelmişim anlamıyorumda benim torunum yaşındaki insanlar yanlış anlayınca üzülürüm” “ben sizin için her deliğe koşuyorum” , “Öyle onu gelinde görüşelim Perşembe günü” dediği, 

Görüşmeyle ilgili;  S. Y.’in bildiği kadarı ile Türkiye Gençlik Birliğinin genel sekreteri olduğu, 12 Nisan mitinginde, bu grubu görevlendirdiğini, Bu konunun Platformda tartışıldığını, “Ben sizin için her deliğe koşuyorum derken” S.Y.’in bulunduğu Gençlik Birliğinin belediyenin yasak olarak gördüğü yere pankart astıkları ve Belediyenin de bunlara ceza yazdığını bu sorunun giderilmesi için kendisinden tavassutta bulunmasını istediklerini, beyan ettiği.  TGB adlı oluşumun İşçi Partisi ve Doğu Perinçek ile irtibatlı bir oluşum olduğu, bu dernek başkanının şüpheli Adnan Türkkan olduğu, Adnan Türkkan’ın aynı zamanda  Atatürkçü Düşünce Derneği yönetim kurulu üyesi olduğunun mevcut evrakdan anlaşıldığı,

 Tape No:4265’da kayıtlı 04.03.2008 saat:15.56’da, B.Z.F. ile yaptığı görüşmede; B.Z. F.’ nin “Ee.. iyi günler ben Z.F., Ulusal Sivil Toplum Kuruluşları Birliğinden” , “Evet ben sizin ziyaretinize gelmiştik biz” , “Sivil Toplum Kuruluşları Birliği olarak” , “Hatırlıyosanız iki kere, birinci orduda” , “İstanbul kadın kuruluşları birliği koordinatörü N. M.yla birlikte”,  “Ee.. şimdi bir İstanbuldaki aşağı yukarı elli yedi tane kuruluşun bi araya gelmesiyle oluşun bir birliğiz biz ee.. bu birlik ee.. biliyorsunuz aynı zamanda ee.. Cumhuriyet Mitinglerine de büyük bir katkı yapmıştır ve İstanbuldaki Çağlayan Mitingini de düzenlemiştir. Şimdi biz ee.. amacımız tabi bütün Türkiyedeki ee.. sivil toplum kuruluşlarının cumhuriyetçi sivil toplum kuruluşlarının ‘bir eş güdümle bir araya gelmesi’ ee ‘ortak hareket etmesi’ ee iken ee gördük ki Ankarada iki grup var” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır, hemen ben bi anlatayım, tesadüfen onun Genel Kurul Toplantısı başlamak üzere şimdi sözcümüzde burda” , “Maalesef Ankarada iki grup birilerinden oluştu ben ben şimdi o sizin iki grup dediğiniz grubun bir diğeriyle Ulusal ee.. platformlar güç birliği şimdi” dediği, B.Z.F.’nın “Evet bu UPEK” dediği, A. H. Tolon’un “Ben Nazan hanımla da görüştüm UPEK, UPEKin sözcüsü burda sayın bakan burada, hepsi burada; beraberiz efendim onlarla dolayısıyla biz, şimdi onu söyliycem, şimdi bi bunu bu kendi kendine bişey türedi türeyeni söyleyim size” , “O, Ondört Nisan Grubu diye bi grup. Bizim Ondört Nisan Grubuyla beraberliğimiz şu aşamada beraber hiç içiçeliğimiz yok” “Ben yüksek sesle anlatıyorum hem de duyuyorlar buradaki bulunan hazırun”  , “Ee biz Nazan hanımefendiyle geçen hafta görüşmüştük” , “Peşinen bizzaten tanıdığım için biz birlikteyiz dedim” , “He gelelim şimdi öbür gruba. ‘zaman içinde o grup da, ya yanımızda durucaktır -ki yan yana durmamızda hiç bi mahsuru yok, aynı hedefe yürüyoruz’- “Biz bir plan program dahilinde oturup tüm Platformların ki burası Onbeş Platform” Dernek değil” “Burası dernek değil platform. Bunların beşi Ankarada kurul… Ankarada bulunan platformlar” , “Ben size söyleyim, Ulusal Güç Birliği Platformu, Ulusal Birlik Hareketi Platformu, Türkiyem Grubu, Anadolu, benim mensubu olduğum Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu”  “Çay Yolu Platformu, beş platformuz biz şimdi biz burada” dediği, B.Z. F.’nin “Ankara Platformu diye bişey var efendim” dediği, A.H. Tolon’un “Efendim hayır şimdi bakın bu platformlar artı ee bizim uzantımız olan Anadoludaki Platformlar” , “Bunlarla beraber onbeş platformuz, bin derneğiz yani biz, Atatürkçü Düşünce Derneği filan dahil, Türkiye Grubu dahil öyleyiz biz tesadüfen şimdi genel kurulun toplantısına siz ee.. rastladınız” dediği, B.Z. F.’nin “Tesadüf oldu evet” dediği, A. H. Tolon’un “Biz şimdi, biz şimdi diğer hususu eee tekrar bugün tefekkür edicez ya davet edicez ya yan yana duracaklar. öyle çalışcaz” “Ama ayrıyız yani ayrıyız” dediği, B.Z.F.’nin “Evet evet ee şimdi biz tabi zannediyorum size tabi bazı mail ortamında ee konuşulmayan bazı şeyler var bu tahmin ediyorum emri vakilerden ee” , “Ee haklısınız mesela Tuncay Özkan faktöründen  bizde rahatsızız ee biz şimdi” dediği, A.H. Tolon’un “Tuncay Özkan eee.. orayla irtibatlı şuanda” “Yani hem bizle geldi Tuncay Özkan benim arkadaşım, yıllardır arkadaşım hem bizle geldi konuştu hem de irtibatlı şeyle.. ee yani..” dediği, B.Z. F.’nin “O zaman zaten eee.. bu ondört nisan ee.. aynı zamanda Biz Kaç Kişiyiz Platformu ilede birlikte hareket ediyo bunun dışında Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği” dediği, A.H.Tolon’un “Efendim Biz Kaç Kişiyiz platform olabilmesi için, dernek vakıf meslek kuruluşlarının bi araya gelmesi değil olmaz öyle bi şey yani tüzel kişiliği olmayanlarla bişey olmaz” dediği, B.Z.F.’nın “Evet haklısınız bizde aynı fikirdeyiz üstelik bu durum ADD’leri de rahatsız ediyo yani..” dediği, A. H. Tolon’un “ADD burda şimdi geldiler” dediği, B.Z.F.’nın “Evet, paşam oldu ben çok memnun oldum ben daha fazla vaktinizi almayayım” dediği, A.H.Tolon’un “Hayır hayır sonra biz bi araya gelelim bide siz bu bizim toplantımıza teşrif edin Oniki Nisana da hazırlıklı olun Nazan hanım söylemiştir size” dediği, B.Z.F.’nın “biliyorum oniki nisana hazırlıklıyız zaten ..” dediği, A.H.Tolon’un “Kucaklıyorum sizi sağolun” dediği, B.Z.F.’nın “Biz ee.. onun ee.. şeyini aldık ee.. haberin aldık elimize ……” dediği, A.H.Tolon’un “Hayır bu durumda olamıycam çünkü burda ee.. hava kuvvetleri komutanının eee..  düğünü var öyle bir sıkıntım var ıı.. maalesef” dediği, B.Z.F.’nın “eee.. bir ara bizde ee.. istanbula geliriz sizinle ayrıca görüşmek için özel olarak ama eğer” dediği, A.H.Tolon’un “Efendim bi görüşürsek çok makbule geçer” dediği, B.Z.F.’nın “İstanbula yolunuz düşerse çok memnum olurum” , “İstanbula yolunuz düşerse bizim haberim olursa çok memnun olurum” , “Hemen burdaki arkadaşlarla ortak bir toplantı düzenlerim sizin için” dediği,  Görüşmeyle ilgili şüpheli Ahmet Hurşit Tolon her nekadar  beyanında; Konuştuğu kişiyi tanımadığını, Sözünü ettiği iki ayrı platformun bir tanesinin belirttiği gibi Ulusal Platformlar Güç Birliğini olduğunu, Diğerinin ise 14 Nisan grubu diye adlandırılan, bir yıl önce 14 Nisanda miting düzenleyenlerin oluşturduğu grup olduğunu, Tuncay Özkan’ı 1990 yılından buyana tanıdığını, Zaman zaman da telefonla, nadirde olsa Ankaraya geldiğinde yüz yüze görüştüğünü, beyan etmiş isede,

Tanımadığı kişiyle birçok konunun ayrıntısını görüşmesi kişinin kendisine bazı şeylerin telefonda konuşulmuyacağını söylemesi, şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları doğrultusunda Türkiyedeki tüm sivil toplum kuruluşlarının tek merkezden yönetilmesi ve toplumsal olaylarda sevk edilmesi hususlarında kendisine verilen örgütsel görevi yapmak için ciddi gayret gösterdiği, şüphelinin yaşı ve Cumhuriyet Çalışma Grubu faaliyetlerindeki görevleri göz onüne alındığında, görevli iken yapamadıkları işleri emekli iken bitirmeye çalıştıkları, hem şüphelinin hemde Mehmet Şener ERUYGUR Cumhuriyet Çalışma Grubunda aktif görevler aldıkları ve emekli oluncada hem Cumhuriyet Çalışma Grubu hemde ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN örgütsel dökümanlarında önemi vurgulanan sivil toplum kuruluşu birleştirilmesi ve tek merkezden seki veeşgüdüm için eylemve fiilerde bulundukları,

3.SİYASİ PARTİLERİN YÖNLENDİRİLMESİ 

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un ilgili birimlerde vermiş olduğu şüpheli İfade tutanaklarında, Doğu Perinçek ile hiçbir bağının olmadığını, Doğu Perinçek’in kendisini seçimlerden önce aradığını, o tarihte M. H.’in  Hereke Sokaktaki ofisine üç kişi ile birlikte geldiğini, kendisine hitaben “paşam sizi çok seviyorlar, tanıyorlar, biz karar verdik, sizi İstanbul'da 1 veya 2 listeden aday göstermek istiyoruz. AKP'den Tayyip Erdoğan, Bursa'dan İlhan Kesici gösterilecek biz de sizi göstermek istiyoruz” dediğini, kendisinin Doğu Perinçek’e hitaben; Hiçbir zaman siyasi bir kimlik taşımayı istemediğini, siyasi bir eleman olmak istemediğini ve teklifi kesinlikle reddettiğini beyan etmesine rağmen; birçok değişik siyasi partinin katıldığı gizli toplantılara iştirak ettiği gibi bizzat M. Özbek’in kurmak istediği partiye de fikri destek olduğu, orgüt üyelerini siyasi parti ve oluşumlar konusunda yönlendirdiği, olumla alakalı bir çok kişiye talimatlar verdiği, İşçi Partisi gençlik kolları olarak bilinen TGB yöneticilerini yönlendirip bazı mitinler ve örgütsel faaliyetlerde özel görevler verdiği hem beyanından hem de delilerden anlaşılmaktadır. 

Bazı telefon konuşmalarına verdiği cevapta ise, telefonda konuşulan konunun M. H.’in Hereke Sk.No:4 de  bulunan çalışma evinde K. İ. yönetiminde, bazı Siyasi Parti başkanları, bazı eski siyasi ve eski bürokratlar ile öğretim üyelerinin oluşturduğu,toplam 20 kişinin katılımı ile bir hafta  veya on beş günde bir çağrı üzerine yapılan toplantılarda,yeni parti kurmak yada oradaki partilerden birinin altında toplanmakla ilgili çalışmalar olduğunu beyan etmesinden de şüphelinin hem siyasi oluşumlarla irtibatının bulunmadığı hem de bu oluşumların içinde gizlice bulunmasının oluşturduğu çelişkinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN lobi faaliyetlerinde ERGENEKON her türlü toplumsal olayın içinde bulunmasının zorunluluğuna rağmen, bu olayların içinde resmi olarak yer almayıp perde gerisinden bu olayları yönlendirmesi gerektiği belirtilmiştir.

Bu konu ile alakalı delil teşkil eden görüşme tutanaklarının bir kısmının özetlerine bakıldığında,

Tape No: 6370 te kayıtlı 11.06.2008 günü saat:13:49 da M. H. ile yaptığı görüşmede, “Derin saygılarımı sunuyorum bu iş sizinle beraber olacak bu öbür iş Hereke işi bu sizin bulunduğunuz yerde olur başka türlü olmaz” “sizin kürek çekmeniz önemli değil Dümene oturttuğunuz insan önemli oldu mu efendim” dediği, A.H.Tolon’un “ 3 te bile çağırın koşarak gelirim” şeklinde konuştukları,

Tape No: 6375 te kayıtlı 17.06.2008 günü saat:18:27 de İ. T. ile yaptığı görüşmede, …A.H. Tolon'nun; “O zaman bi not alır mısınız ayın üçünde konuşuruz” “... Okuyanda burda salı günü” “Haftaya salı günü saat 16:30” “Hereke Sokak” “Numara 4” “Evet bizim buradaki çalışma grubu tanıdığınız ekip diğer gruplarla beraber sizde ne yaptınız işte birlikte çalışacak mıyız katılacak mısınız düşüncesiyle geliyorsunuz tamam mı” dediği, İ. T.'in; “Tamam efendim” dediği,

Tape No:6381 de kayıtlı 22.06.2008 saat:12.58 de İ. T. ile yaptığı görüşmede; H. Tolon’un “Saat 16:30 da Hereke sokak No:4 efendim oraya mutlaka katılmanız lazım oraya şeyi anlatmamız lazım” dediği, İ.T.’in “Elim kolum bağlanır paşam” dediği, H. Tolon’un “Yani oraya şeyi söyleyin bu 4 yıldır süren çalışmanın alt yapısını oldu mu” dediği, İ. T.’in “E.A. bildiniz” “onlar bir grup kurdular yani araştırma grubu onlarla bir araya geldim her zaman bizimle olmaya hazır oldukları söylediler” dediği, 

Şeklindeki görüşme hakkında sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; hereke sokakta yapılan toplantıya İsmet beyin kendisindeki bilgilerle burada bulunanlara bilgi vermesi için çağırdığını, toplantıya katılarak parti çalışmasını anlatmasını istediğini, E.A. ismini  hatırlamadığını, 
16.05.2008 saat:15.03 de Mustafa Özbek ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… zatıalinize bahsettiğim dostumuz sayın Çömez ile beraberim onunda selam ve saygıları var,  ..“Peki İstanbul da olduğunuz bir zamanı ayarlayayım ben sizi tekrar rahatsız edeyim” dediği, görüşmeyle alakalı olarak sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; Söz konusu görüşmenin T. Çömez’in parti kurma çalışmaları kapsamında Türkiyem Topluluğu ile istişarede bulunmak amacıyla aracı olarak yapmış olduğu bir görüşme olduğunu,

21.03.2008 günü Saat:14:36 da cep telefonu hattına gelen mesajda; “devrım yasalarımız ıcın,3 mart pazartesı, saat 12.45te ulus ataturk heykelı onundeyız.tanıdık herkesı davet edınız,anadolu ulusal uyanıs ve dayanısma platformu” şeklinde yazılar olduğu tespit edilmiştir.

Tape No:4306 de kayıtlı 18.03.2008 saat:12.44 de, İ.T.  ile yaptığı görüşmede; İ. T.’in “İstanbuldaki siyasallaşma toplantısı çok güzel geçti. Hiçbir karar beyan etmememe rağmen siyasallaşma kararını aldılar abi” dediği, A.H. Tolon’un “Çok güzel” dediği, İ. T.’in “Yurtta birlik koydular adını” “Yurtta birlik koydular adını. Kurultayı kısa döneme çektiler yani Mayıs ayı içerisinde kurultayı yapmayı düşünüyorlar orda ilan etmeyi düşünüyoruz partiyi” “Bu şekilde yürüyoruz bu bilgileri vereyim hayırlı olsun önümüzdeki günlerde de bu yol haritasını için bir araya gelecez toplantı yapacaz 3-5 arkadaşla ve birgün sizinle beraber bir yerde bir çay içer durumu bir daha değerlendiririz” “Yarınki toplantıda. Kadınlar toplantısında bu 20 sine aldıkları için size sizde toplantıdaydınız şey yapmadık onu N. G. yürütüyor şimdi N. G. yürütüyor ondan sonra sizden tarih alacaklar sizin içinde bir toplantı yapacaklar”dediği,
Tape No:6253 da kayıtlı 25.03.2008 saat:22.09 da İ.T. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “… bir dost gurubu ile beraberim ama çok önemli bişey var siz yarın saat 9:45 ten itibaren müsaitmisiniz …” dediği, İ.T.’in “Tamam 9:45 de dediğiniz yerde ...” dediği, A. H. Tolon’un “… sizi alacam bi dostuma götürecem” “O dostuma bu çalışmaları söylemenizi anlatmanızı istiyorum büyük bir birlikteliğin dostluğun oluşması için”  dediği ve ….“… senden ricam şu”  “Şimdi ben dostumla beraberim O Ona beraberce nerden başladık nereye geldik saat onda orda buluşuyoruz onda buluşuyoruz” dediği, şüpheli A.H.Tolon beyanında; İ.T.’in Y. Y. ve arkadaşlarının, yeni bir siyasi parti oluşturmak üzere yaptığı çalışmalarda, görev almış bir şahıs olduğunu, tanışacağı şahsın Shereton otel yakınında ofisi olan eski milletvekili Turan Çömez olduğunu, Turan Çömez’in  de bir parti kurma düşüncesi içinde olduğunu,  İsmet T.’nin daha önceki çalışmasını bildiği için, Turan Çömez ile tanışarak, bu bilgi ve birikimlerini ona aktarmasını söylediğini, görüşmeleri için aracı olduğunu, telefon görüşmesinin de bu konuyla ilgili olduğunu, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları arasında bulunan, siyasi partileri yönlendirme, siyasi partileri bölüp parçalama veya farklı partilerin tek merkezden yönetilmesi prensipleri gereğince şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’ un  yoğun faaliyetleri tespit edilmiştir. 

4-Siyaset Dünyasına Yön Verilebilmesi İçin Siyasi Portrelerin Seçilmesi 

Tape No:6266 da kayıtlı 31.03.2008 saat:16.54 da Ü.Ö. ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “Çok büyük geçmiş olsun efendim yakında bu hafta içinde burdaysanız bi dostumuz hemen şöyle söyliyim Çömez sizinle bir görüşme yapmak ister müsait olursanız ben ayarlıcam size danışcam” “ Prensipte uygun bulurmusunuz” dediği, Ü. Ö.’ın “Hiç bir sakıncası yok efendim …tabi ki” dediği, A.H. Tolon’un “İkinci arz etceğim konu” “…Talafer deki olaylar ilgili bir video yada CD gösteriminiz olmuş çok etkilenmiş insanlar” “… benimde önümüzdeki hafta Irak ın şey Iraktaki son gelişmeler ve  ülkemize etkileri konulu bi sunumum olacak” “… bu görüntüleri orda kullanmamda bi mahsur olur mu acaba” dediği, Ü.Ö.’ın “Hayır hiç bir mahsuru olmaz ben size bi CD şey yaparım taktim ederim efendim ama yani sizin elinizde kalması kaydıyla..” “yayılmasın” dediği, A.H. Tolon’un “İade kaydıyla diye bilirim iadesi kaydiyle” dediği, Ü.Ö.’ın “hayır hiç iadeye gerek yok ama su aşamada dağılmasında mahsur olduğu için” dediği, A. H. Tolon’un “kesin olarak bende kalır” “Benim sunacağım yerde 60-70 kişilik sizlerden iyi olmasın elit bir insan kitlesidir” dediği, Ü.Ö.’ın “Paşam ben birde size bi dosya takdim etmiştim Telafer le ilgili” “O CD ile dosya birbirinin paraleli yani” dediği,  A. H. Tolon’un “aaa bak onunla o zaman şimdi oldu tamam” dediği, Ü. Ö.’ın “paşam ben size ne zaman iletiyim onu” dediği, A. H. Tolon’un “Alaattin paşam alabilirse sizden makbule geçer” dediği, Ü.Ö.’ın “tabi tabi hiç mahsuru şeyi yok ben aylrıca birde 2-3 sayfalık bir çalışma hazırlatıyorum belki bitmiştir onuda paşama takdim ederim” dediği, A. H.Tolon’un “Onunla beraber istedim yani onu ben hazırlatırken 2-3 sayfa beni hani takviye etsin güncelleştirsin diye sonra bu haftasonu bunu duyunca bu konuyu dedilerki efendim hocanan öyle munteşem bir şeyi var bizi etkilendik onun için tekrar sizi rahatsız ettim” dediği,

Şüpheli beyanında yaptığı görüşmeyle alakalı; Veli Küçük ile Ü. Ö. arasında geçen konuşma hakkında herhangi bir bilgisinin bulunmadığını, Turan Çömez’in yeni kuracağı bir parti için Ü.Ö.’ın kendisine destek verip vermeyeceğini sorduğu, kendisinin de Ü.Ö.’ı tanıdığı için onunla görüştüğünü,

 Savcılığımızın 2007/1536 nolu soruşturma dosyasında, Reis (kod) Sedat Peker ve Veli Küçük’ün siyasi partilerin yönlendirilmesi ile alakalı yaptıkları görüşmelerde, Ü.Ö.ın MHP’nin başına geçirilmesi için görüşmeler yaptıkları Mehmet Zekeriya Öztürk’ten elde edilen belgede ise MHP kurultayında kavga çıkarıp kendi destekledikleri kişilerin seçilmesini sağlamak için planlandığı anlaşılmıştır. Kendileri siyasi parti üyesi ve temsilcisi olmadıkları halde şüphelinin siyaset dünyasında kurulacak yeni partilerden, birleşecek partilere kadar, bölünecek partilerden, kapanacak partilere kadar her yönüyle ilgilendikleri anlaşılmaktadır. 

Tape No:6272 da kayıtlı 03.04.2008 saat:13.20 da Turan Çömez ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “Değerli dostum Tolon saygılarını sunuyor efendim” “Meşgul etmicem zatıalinizi biliyorum ne kadar yoğunsunuz o görüştüğümüz dostumuzdan henüz cevap almadım bi kaç kez aradım telefonu sekretere çıkıyor sekreterine not bıraktım  takip ediyorum.. bir” “İkincisi ben 14:30 belirttiğim yerin lobisinde olucam zatıalinizle mulaki olucam o buyurduğunuz gibi görüşürüz sonra yukarı birlikte çıkarız” “Ben 14:30  da ordayım saygılarımızı sunuyorum size” dediği, T. Çömez’in “…tamam değerli paşam” dediği, 

Tape No:6339 da kayıtlı 18.05.2008 saat:20.24 da Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; …Tuncay Özkan’ın … “Bunu Mustafa Özbek ile Mustafa Balbay yapıyor niye yapıyor biliyor musun Paşam” dediği, A.H. Tolon’un “Özbek yapıyor mu” dediği,  T. Özkan’ın “Tabi Türkiyem topluluğu bir parti kuracakmış il ve Bölge toplantıları yapıyor biz kaç kişiyiz o toplantılara katılmıyor şimdi buradan saldırarak” dediği, A. H. Tolon’un “Özbek’in iradesi dışında bana inanıyorsan ben Özbek ile 2 Hafta önce şeyde toplantıdaydım yan yana oturdum … büyük bir oluşumda yani Müştereklikte yer almak istiyor hatta size birşey söyleyeyim sen Çömez ile görüştün mü hiç” dediği, T. Ö.’ın “Yok abi Çömez ile görüşmedim Paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Görüşmende yarar var” “Çömez de görüşmek istiyor nasıl ki Yaşar bey hatırlıyorsanız görüştü oda görüştü ben biliyorum hepsini ben hepsinin neyle uğraştığını biliyorum ben açık kalplilik ile hiç bir bağlantım hiçbir yer ile bağım bir bağlantım sözüm yok” dediği, T. Özkan’ın “Ben sizi biliyorum Paşam ben sizin Vatan ... nasıl düştüğünüzü biliyorum bu yollara” dediği, A.H. Tolon’un “Şimdi dilersen dilediğin an beni ara” “Sen nerdeysen orda bir görüşecek oda ciddi çalışıyor oda yani bütün bu çalışmalara herkes dikkate alıyor bilmeni istiyorum” dediği, tespit edilmiştir.

Tape No:6307 da kayıtlı 29.04.2008 saat:14.21 da B.T. ile yaptığı görüşmede; B. T.’un “Paşam hürmet ediyorum B. T.” dediği, A. H. Tolon’un “Saygılar sunarım sayın Bakanım nasılsınız” dediği, B. T.’un “Hamdolsun ben iyiyim sizler nasılsınız iyimisiniz” dediği, A. H. Tolon’un “Sağolun teşekkür ederim efendim” dediği, B. T’un “Sağolun yarın öbür gün ne zaman vaktınız müsait olursa sayın Erkan da dahil bir görüşmek isteriz Ü. E.” dediği, A. H. Tolon’un “Hangi Erkan efendim” dediği, B. T.’un “Ü. E. bey” dediği, A. H. Tolon’un “Ha olur tabi başımla beraber başım nerde” dediği, B.T.’un “Siz nereyi emrederseniz benim bürom var dışarısı var” dediği, A. H. Tolon’un “Estahfurullah o zaman ben arayayım sizi” dediği, B. T.’un “Oldu hürmet ediyorum” dediği, bu görüşme ile alakalı beyanında B. T.’un  emekli askeri hakim olduğunu, Diyarbakır da birlikte çalıştığı o zaman ki OHAL valisi sonraki eski bakan Ü. E. ile birlikte görüşme taleplerini ilettiklerini, Görüşmenin B. T. un ofisinde yapıldığını, Görüşmede B. T. ve Ü. E. dışında D.Y.P nin eski 3 milletvekili de bulunduğu, D.Y.P yi güçlendirmek için Ü. E. ı genel başkan adayı olarak düşündüklerini ifade ile dolaylı olarak kendisinin  bu oluşumda yer alıp almayacağını sorduklarını, kendisinin siyasi bir partide yer almak niyetinin olmadığını bir kez de orda belirttiğini, 

Tape No:6351 da kayıtlı 29.05.2008 saat:17.22 da Turhan Çömez ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “müsait misiniz telefon ile görüşmeye” dediği, T.Çömez’in “müsaitim değerli paşam duyuyorum sizi” dediği, A.H.Tolon’un “efendim şimdi sayın ÖZBEK bey geri döndüler, “Yarın 15 de nasıl yapalım buluşalım mı” “Yoksa direk mi” dediği, T. Çömez’in “Olur ben saat 15 de Sendikaya geçerim sizde uygunsanız orda buluşuruz nasıl arzu ederseniz” dediği,  

Tape No:6321 de kayıtlı 07.05.2008 saat:12.23 da İ. T. ile yaptığı görüşmede; İ. T.'in “Türkiyenin manzaralarını seyrederken bir taraftan da herkes sanki yangından mal kaçırmış gibi A. Ş. bir taraftan P. bir taraftan bilmem ne” dediği, A.H. Tolon’un “Bırak Pamukoğlu’nu falan esas şey var onu bilesin ben dün gittim anlattım sonra bir araya gelince anlatacağım bu Ergun bey vardı hatırlarsın eski Müşteşar” dediği, İ. T.'in “Hı E. Ö. iyi bir arkadaştır o” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam onlar ayrı bir çalışmayı organize ediyorlar kendi mensupları olduğu grupta birkaç gişi daha var onları  tanıyorsun ben isimlerini söylemeyeceğim ama tanıdığın kişiler bizim çalışmalarımıza katılmış isimler onlar yeni bir mevcut kendi siyasi partilerini üst düzeyinde hakimiyet tesir etmek üzere bir çalışma içindeler”  “Yani özel bu size içindeler bende hemen sizi söyledim dedim ki o bitmiş değil yani o iş devam ediyor o iş çalışılıyor dedim birde diğer tanıştığınız arkadaş döndü mü yurtiçine onu bilmiyorum Almanya’daydı” “Dönmüş ise arayacağım onu bugün yarın ben hafta sonu 3 gün Ankara dışında olacağım Salı günü döneceğim bence bir araya gelinip tekrar bir genel duruma bakmak lazım” dediği, İ.T.'in “İhtiyacımda var çünkü kafam durdu” dediği, A. H. Tolon’un “Ama yok doğru şimdi Ptırak gibi dediğin söz doğru öyle yani her aklına gelen işte ben hep birleşiniz dedim birlikte işte hala öyle diyorum” dediği, A. H. Tolon’un “Biraraya gelip oturalım ben yokum diyorum anlamıyorlar ya kardeşim benim derdim beraberliği sağlamak ya ah ah” İ. T.'in “Neyse onu şey yaptık arkadaşlarda mutlu oldular yaptığım toplantılarda son geldiğim noktada şu efendim iş adamları yine kıvırıyor” “Her zamanki gibi kıvırıyorlar ancak Altmışa yakın İl de 1 ve 5-6 kişilik isim listesi tespitleri tamamlandı Ankarada” “Bir ara o size takdim edilecek” “Bu isimleri toparlayıp bir araya gelip kararı onlara verditmek” dediği, A. H. Tolon’un “Evet efendim” dediği, İ. T.ER'in “Biran evvel halbuki bunun yapılıp Eylül Ekime kadar da diğer bölümlerini tamamlamak gerekiyor” dediği, A. H. Tolon’un “Ama Eylül Ekime kadarda bunu pekiştirmeyi düşünüyorlar pekiştirmek sıkılaştırmak” dediği şeklindeki telefon görüşmesiyle alakalı olarak sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; İ. T.’in  TRT de bulunun bir kişi olduğunu, Y. Y. isimli şahsın parti kurma çalışmalarında bulunduğunu, Bir süre önce hastalandığında, onun parti çalışmalarını İ. T.’in  yürütmeye başladığını, .. İş adamlarının listesini kendisine vereceğini söylediklerini, belirtmiştir.

 Tape No:6352 da kayıtlı 29.05.2008 saat:17.39 da X Bayan/Alev ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “Şimdi yarın saat onbeş de”  “Sayın Çömez le birlikte geleceğiz” “Pazartesi günü hangi saatte uygun görüyorsanız o zamanda Sayın S. le geleceğiz” dediği, Alev’in “U.S. le efendim” “Eee pazartesi için ben bi genel başkanla görüşüyüm” “Size bilgi veriyim efendim” dediği, tespit edilmiştir.

Tape No:6354 da kayıtlı 30.05.2008 saat:11.15 da Ş. M. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Sayın vekilim zatıaliniz mi efendim” “Efendim hürmetler ediyorum günaydın Hurşit Tolon”  dediği, Ş. M.’nün “… paşam emredin” dediği, A. H. Tolon’un “Manisa çok müsbet” “Şimdi Manisa çok müsbet iki taraflı hem sizin” “Benden beklediğiniz hemde yakası değişik olan” “Ben iki taraftan ayrı ayrı talep ettim” dediği, Ş. M.’nün “Tamam Paşam çok sevindim buna nasıl mutlu ettiniz beni çok teşekkür ederim” dediği, A. H. Tolon’un “Siz bizi hep Türkiyeyi mutlu edeceksiniz inşallah” “Şeyde edeceksiniz inşallah zannediyorum o sevgili arkadaşımızda onların belini bükecek” “Herhalde gerekli işlemi yapıyordur o bana ne tereddüp ediyorsa hazırım biliyorsun” dediği, Ş. M.’nün “Bak Paşam bazı konularda parlementoda Ordu ile ilgili yani ... ile ilgili kanunlar geldiği zaman ben yapacağımı sana söyleyeyim Defteri Kalemi toplayıp senin önüne geleceğim” “Önüne geleceğim sen bana ders vereceksin ben çıkıp orda söyleyeceğim” dediği, A. H. Tolon’un “ sayın vekilim bana sabah 5 dahil gece yarısı 3 dahil gel dersiniz o kadar” “ben bana düşeni yapmaya amadeyim o kadar” dediği, Ş. M.’nün “sağol paşam ben şimdi Ankaraya döner dönmez bir organizasyon yapayım bir akşam serin serin ben eşlerimiz ile beraber Emin abi bir oturalım” dediği, tespit edilmesi üzerine bu telefon görüşmesiyle alakalı olarak sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; Şu anda CHP millet vekili olan Ş. M.’nün  Belediye Başkanlığı aday adaylığı için verdiği bir ismin Manisa da herhangi bir olumsuz bilinen bir tarafının olup olmadığı konusunda bilgisini sorduğunu, kendisinin de bunu hem İl jandarma Komutanından, hem de Tugay Komutanından  bu kişiyi tanıyıp tanımadığını sorduğunu, beyan etmiştir.

Tape No: 6355 te kayıtlı 02.06.2008 günü saat:15.13 de İ. T. ile yaptığı görüşmede, A.H.Tolon'nun; "……yoldayımda ondan şimdi çarşamba günü tabi orada bütün ... orayada toplanmış olacak bir numaralar iki numaralar beş numara hepsi dolasıyla oraya bi gelelim orda konuşalım olur mu” dediği, İ. T.’in; “Tamam zaten bu konuda bu paralelde de zaten siz hocama da böyle konuşursunuz”  “sizi arayacak çünkü” dediği, 
şeklindeki telefon görüşmesiyle alakalı, Hekere Sokak No.4 de yapılan toplantılarla ilgili olduğunu, Buraya parti liderlerinin geldiğini ve birlikte toplantı yaptıklarını, U.S., Y. O., K. İ. gibi halen kurulu bulunan Partilerin bir numaraları, iki numaralı adamları oraya gelip toplantı yaptıklarını,Yeni bir parti kurulması üzerine konuşmalar yapmakta olduklarını, Bu görüşmelere kendisininde katıldığını, Telefon görüşmesinde geçen diğer konunun da parti çalışmalarıyla ilgili görüşmeler olduğunu, beyan etmiş isede, 

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon, emekli kuvvet komutanı olduğu, kendi beyanıyla hiçbir siyasi oluşum ve parti içinde olmadığı gibi olamıyacağı, hem sivil toplum kuruluşlarını yönettiği, hem de birçok siyasi parti liderini bir araya getirerek ortak hareket etmelerini ve aralarındaki eş güdümü sağladığı, ERGENEKON kararlarıyla partilerinden partileri bölmek için istifa ettirilmiş kişileri bir araya getirip sendika ve sivil toplum kuruluşlarının destek ve görüşleri doğrultusunda yeni siyasi oluşumlar kurmak için çabaladığı, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN siyasi partileri ve siyasi kişilikleri kontrol altına almak hedefi doğrultusunda, siyasi kişilikleri ERGENEKON un yapısına uygun olarak önceden belirleyip yönlendirmek istikametinde hareket ettiği anlaşılmaktadır.

5.Fişleme Faaliyetleri

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un Ankarada’ki evinde yapılan aramalarda elde edilen dökümanlarda;

(21) sayfa olan emniyet mensuplarıyla ilgili fişlemeler olduğu.

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un Ankara İli Kazakistan Caddesi No:163/34 sayılı ikametinde yapılan arama işleminde çok sayıda evrak, doküman not kağıtları ve CD bulunarak el konulmuştur. El konulan malzemelerin yapılan incelemesinde;

22 sayfadan oluşan Orgeneral Yaşar B. ve eşinin doktor raporları ile çeşitli ilaç markalarının bulunduğu belge fotokopisi,

 10 sayfadan oluşan içeriğinde çeşitli isimlerin yer aldığı Orgeneral Yaşar B.’ın dostları isimli belge içeriğinde birçok yakını ile alakalı banka hesapları ve kooperatif kayıtları ve ödemelerinin bulunduğu belgelerin fotokopisi,

105 sayfadan oluşan içeriğinde maktul Mednan B.’ın cinayet davasının yer aldığı bazı resmi kurumlara ait belge fotokopisi,

46 sayfadan oluşan içeriğinde çeşitli milletvekilleri, parti başkanları, başkan yardımcıları ve Bir Çok Siyasilere ait kişisel bilgilerin yer aldığı belge fotokopisi,

24 sayfadan oluşan RTÜK üyelerinin kişisel bilgilerinin arşivlerinin yapıldığı belge fotokopisi,

14 sayfadan oluşan Muhtelif şahısların kişisel bilgilerinin yer aldığı fişleme belgelerinin fotokopisi,

İrticai Faaliyeti Tespit Edilen Belediye Başkanlıkları başlığı adı altında 15 sayfadan oluşan içeriğinde belediye başkanlarının fişlendiğinin görüldü belge,

İrticai Faaliyeti Tespit Edilen Meb.lığı İçindeki Sağlık Personeli başlığı adı altında 17 sayfadan oluşan içeriğinde Sağlık Personellerinin fişlendiğinin görüldü belge,

İrtica Eğilimli İl Valileri Başlıklı 3 sayfadan oluşan çeşitli valilerin fişlendiği bilgisayar çıktısı,

İrtica Eğilimli Kaymakamlar Başlıklı 10 sayfadan oluşan çeşitli İllerin Kaymakamlarının fişlendiği bilgisayar çıktısı,

Ayrıca dijital veriler raporunda yüzlerce memur kamu görevlisi, üst düzey bürokrat ve değişik kişilerin fişlendiği dosyaların bulunduğu, bu dosyalarla alakalı olarak bazılarının üzerinde gizli ve resmi yazı başlıklarının bulunduğu bu husus Genel Kurmay Başkanlığına sorulduğunda bu fişleme belgelerinin Türk Silahlı Kuvvetleri ne ait olmadığının belirtildiği anlaşılmaktadır. 

6.DARBE ÇALIŞMALARI


Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un yürütme organını devirmeye teşebbüs niteliğinde sayılan faaliyetleri ile alakalı ayrıntılı deliler yukarıda derbe faaliyetleri bölümünde ayrıntılı anlatılmıştır. Bu bölüme ek olarak.

Şüpheliden ve Mustafa Ali Balbay dan elde edilen, Darbe günlükleri isimli dökümanlarla alakalı soruya ise; Nokta dergisinde darbe günlüklerine ilişkin yazı çıktığını, merak ettiğini, oturduğu apartmanın üst katında eski deniz kuvvetleri komutanının oturduğunu, kendisine “ortalık yıkılıyor, siz deniz kuvvetleri karargahı olarak bilgi işlem merkezlerinde hiç bir inceleme yapmadınızmı” dediğini, onun da “kenislikle bizim karargahımızdan ve konuttan çıkmış değildir” dediğini, o zaman bir tek şans kalıyor, o da şahsi bir bilgisayarı vardır, oradan kim sızdıracak dediğini,  o zaman aklıma şöyle bir şey geldiğini, 

Genel Kurmay Başkanlığının katıldığı kuvvet komutanlarının da bulunduğu Kasım 2003 de İzmir Ordu evinde yapılan kahvaltıda Genel Kurmay Başkanı Hilmİ Ö., Kara kuvvetleri komutanı Aytaç Y., Deniz kuvvetleri komutanı oramiral Özden Ö., Hava kuvvetleri komutanı İbrahim F. ve Ege ordusu komutanı olarakda kendisinin bulunduğu bir kahvaltı sofrasında bir kırgınlık olduğunu, Masaya oturulduktan sonra konuşulmadığını  bir gerginlik olduğunu fark ettiğini, havayı yumaştmak için türban konusunda mı veya başka bir konumu şu anda hatırlamasının  mümkün olmadığı  bir konu açtığını, “kuşkuluyum bu belgeden, bütün geziyorsunuz oraları buraları, bu nasıl bir zekadır ki bunları yazıyorsunuz. Böyle bir şey olabilirmi” dediğini,  Akşam kendi aralarında her hangi bir tartışma veya anlaşamama gibi bir konu olmalı ki soğukluk olduğunu hissettiğini ve şüphelindiğini, yüksek Askeri Şura toplantısında tek tek herkesin konuşması kaydedildiğini, bu toplantıların notları yazılı tutulmadığını, bu tür toplantı salonların yanında siyah bölmeler olduğunu, bu konuşmaları banta kaydedildiğinin, çözüm yapılıp o çözüm o şura toplantısını düzenleyen ilgili başkanlıkta muhafaza edildiğini, terfi şurası personel başkanı gibi, bir operasyona ilişkin hangi başkanlığı ilgilendiriyorsa kasete alındığını, muhafaza edildiğini, bu hareket başkanlığı tarafından düzenlendiği için buna ilişkin kayıtlar hareket başkanlığı komutanlığında muhafaza edildiğini, kendisinin arz ettiğinin, o kadar saat toplantıları nasıl not alınabildiğini,  nasıl aklında tutabildiğini, ama muhafaza edilen yerden alındı ise bunu kendisinin bilemeyeceğini, Ayışığı, Sarıkız laflarını gazeteden öğrendiğini, görevi sırasında veya sonradan hiç bir yerden öğrenmediğini beyan etmiştir.

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un; Şüpheli İlhan Selçuk tan el konulan ve 1’den 111’e kadar numaralandırılmış dokümanların, 35. sayfasında: Kamuran İ. imzasıyla Ankara da 14 Ocak 2008 de bir toplantı yapılacağı, toplantıya özel olarak Doğu Perinçek, Güler Kömürcü, İlhan Selçuk,  USİAD Başkanı Fevzi D., ADD Genel Başkanı E. Orgeneral Şener Eruygur,  Hurşit Tolon, Tuncer Kılınç, Hasan K., Rıza K. gibi şahısların katılacağının yazılı Doküman hakkında ise, Adı Dialog Gurubu olan ve Patalya otelinde yapılan bir toplantı olduğunu, toplantıya 40 kişinin üzerinde bir katılım olduğunu hatırladığını, içinde bazı siyası Parti liderleri, bazı öğretim üyeleri, bazı gazeteciler olduğunu, toplantıda yine yeni bir parti kurma çalışmaları konuşulduğunu, beyan ettiğini,
Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’a Doğu Perinçek’e ait, fujıtsu marka dizüstü bilgisayar içerisindeki, seagate marka hard diskinde, “080114 Ank Mih Katılımcılar.Doc” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde Milli İktidar Harekâtı (MİH) adı altında bir yapılanmaya gidildiği, bu ad ile toplantılar düzenlendiği ve bu toplantıya katılan kişilerin mesleklerine göre ayrıldığı, “Generaller”  başlığı altında ise, Org. Tuncer Kılınç, Tümg. Armağan K., Org. Hurşit Tolon” un isminin geçtiği, ayrıca Güler Kömürcü, Doğu Perinçek, Mustafa Balbay, Tuncay Özkan gibi şahısların da isimlerinin geçtiği tespit edilen Word Belgesi sorulduğunda ise, bir önceki sorudaki toplantıdan daha sonra yapılan, aynı amaçlı toplantıda, parti kuruluncaya kadar, yapılan bu çalışmanın adının, Milli İktidar Harekatı adı verilmesini benimsediklerini, halen bu adla çalışmalarını sürdürmekte olduklarını,

Bahse konu günlüklerin 08. ekim 2003 günkü bölümünde “Sabah Ufuk beni erkenden kaldırdı. Kara Kuvvetleri Komutanı bizlerle 07:35 de görüşmek istiyormuş. Toplandık. Konu İHL yasa tasarısı. Dün akşam komutan ile yaptığı görüşmeden çok rahatsız olmuş. Komutan ona aldırmaz bir tavır ile cevap vermiş. Bende kendisine bana söylediklerin anlattım. Şaşırdı kaldı. Karargâhlarımıza bu konuda ayrı ayrı çalışma yaptırmağa karar verdik. Sonunda Cuma günü bu çalışmaları birleştirip seçenekli bir öneri ile genelkurmay’a göndermeye karar verdik. Mühim olan bunda sonrası ne olacak. Genlkurmay Başkanı yazdıklarımızı kabul ederse soun yok. Etmezse ne yapacağız. Kahvaltıya oturduk. Komutan yorgun gözüküyordu. Sebebini sorduk. “Dün gece uyuyamadığını ve İHL yasasından tedirgn olduğunu” söyledi. Bu sözler dün gece onun huzurunu kaçırdığımızı gösteriyordu. Bilhassa kahvaltı sırasında Hurşit paşa “Gazetelerde İHL ile ilgili haberleri gördünüz mü” diyerek bilerek ve planlı bir şekilde konuyu açtı ve Genlkurmay Başkanını konuşturmaya başladı. Her taraftan sıkıştırmaya başladık Kahvaltıdan sonra hemen karagahı aradım ve talimat verdim. Diğer tarftanda Kocaeli Üniv. Rektörünü aradım ve onada rektörler olarak bu işi hemen ve sert bir şekilde protesto etmelerini arkalarında olduğumuzu söyledim.” yazdığı anlaşılmıştır. 
Buradanda anlaşılacağı üzere şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un üniversite rektörlerine direkt emir vererek bir tepkide bulunmasını istedikleri kendilerinin her konuda arkalarında olduklarını vurgulayarak görevi dışındaki bir alana müdahele ettikleri,  planladıkları yürütme organını devirmeye yönelik eylemlerin dezenformasyon faaliyetlerini  de organize ettiği anlaşılmaktadır. 

7. BÜROKRASİ ve DEVLET İÇİNDE YAPILANMA;

Tape No:6262 da kayıtlı 27.03.2008 saat:13.16 da Y. Y. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Saygı değer müsteşarım, Tolon hürmet eder” “…12 Nisan çalışmaları yapıyorlar, onun toplantılarındayım…” dediği, Y. Y.’nun “… müsaitseniz yarın ben sizi sürpriz bir restoranta götüreyim orada biraz” “Konuşalım” dediği, A. H. Tolon’un “,… bugün perşembe ya, biliyorsunuz perşembe bizim şey, ama yarın siz müsaitseniz, yarın geleyim size” “… öğlene doğru size geleyim …” “.. restorant önemli değil ama sizle mutlaka beraber olmam gerekiyor, çok birikim var” dediği, Y. Y.’nun “… bizim çocuklar çok güzel bir yer açtılar da onun için, hem orayı da görürsün” dediği, Bahse konu görüşme ile alakalı sorulan sorulara vermiş olduğu cevapta; Y.Y.’nun  Eski Başbakanlık müsteşarı olduğunu, Y. Y. ile 22 temmuz genel seçimleri öncesinde bazı üniversitelerde ve sivil toplum kuruluşlarında konferanslar verdiklerini,seçimler öncesi bir siyasi partiye girmesi, seçimlerden sonra da çok ağar bir hastalık geçirmesi sebebiyle uzun bir süre görüşemedikleri, kendisinde ki birikimin  geçen süre içerisinde şahsen tanık olduğu değişik grupların yeni bir siyasi parti kurma konusundaki çalışmaları olduğunu, 

Tape No:6268 de kayıtlı 01.04.2008 saat:12.05 da K. N. ile yaptığı görüşmede; K. N.’nun “Ben K. N.” dediği, A. H. Tolon’un “Efendim sayın valim saygılar sunarım…” dediği ve bir süre köşk baş yaverlikten aldığı telefon numarasını teyit etmeye çalıştığı, arayamadığını söylediği, bir yemek için buluşmak üzere konuştukları, K. N.’nun “  Şöyle 240 39 36..” dediği, A. H. Tolon’un “inanırmısınız evde bulamıyorum acaba hani seyehattelermi diye şimdi odamı değiştirdim de hemen size arz edecem” dediği, K. N.’ nun “… Çayyolundayız biz” dediği, A. H. Tolon’un yapacakları buluşmayla ilgili K.N.’nun “bu hafta burdamısınız siz” dediği, A.H. Tolon’un “… perşembe günleri şey”  dediği, K. N.’nun “Biliyorum perşembeyi öğrenmiştim” dediği, A. H. Tolon’un “Perşembe günleri o toplantımız var” “Bide sayın Valim gecikmemin sebebi bu 12 Nisan hazırlığımız varya bizim” “Hemen hemen hergün işte biryere filan gidiliyor onun için” “…önümüzdeki pazartesi öğlenleyin buluşalımmı” “ 7 nisan öğlenleyin merkez orduevinde birlikte bi  yemek yiyebilirmiyiz lütfedip kabul ederseniz” “… hemde birikmiş konuları size arz etme şansım doğar” dediği,

Tape No:6275 de kayıtlı 03.04.2008 saat:14.55 da Y. Y. ile yaptığı görüşmede; A. H. TOLON’un “Benim bu telefonu aramamı istemişsiniz acele” “Efendim şimdi aramışlar” dediği,  Y. Y.’nun ofisi mi orası” dediği, X Bayan’ın “Hayır değil ama Yaşar bey burda acaba burdan aramış olabilir mi” dediği, A. H. Tolon’un “Verin o aramşıtır o arıyor evet” dediği, X bayan’ın telefonu Y. Y. na verdiği ve “.. şimdi müsait misiniz” dediği, A. H. Tolon’un “Bir toplantıdayım işte o dostunuz konuşuyor burada” dediği, Y. Y.’nun “Şimdi ikinci adama iletmek üzere bana haber geldi oraya iletin dediler yani şimdi yanımdan ayrıldı Birincisi Erdoğan sonuna kadar savaşacak Anayasayı bütünü ile değiştirecek” “İkincisi Avrupa Birliği anlaştı Avrupa Birliği Türkiyenin üzerine gelecek Üçüncüsü Amerika ile beraber yeniden görüşüldü Amerikanan tüm istekleri evet dedi bunların içindeki bir taneside Füze Kalkanı olayı bunların hepsine evet dedi” “Ve sonuna kadar yani Cumhuriyetin kaldırılması için tüm stratejiler herşey tespit edildi anlatabiliyormuyum” “İkinci adama iletilmesi” dediği, A. H. Tolon’un “Çok iyi anladım” “… şimdi birşey söyleyeceğim ama konuştuğumuz kişi burda şimdi ben onunla biraz önce konuştum bu akşam ayrılıyor Ful dolu o çok uygun oldu öğlen veya akşam yemeğinde ama önümüzdeki haftasonu dönüyor” dediği, görüşme ile ilgili beyanında Başbakanlık eski müsteşarı olduğunu, Burada 2. adam diye kastedilen kişinin Genelkurmay 2. Başkanı olduğunu,  Bu bilgileri aldığını şahsı aracılığı ile  ona ulaştırılmasını talep ettiği şeklinde beyanlarının bulunduğu,

Tape No:6308 da kayıtlı 30.04.2008 saat:13.03 da F. A. ile yaptığı görüşmede; F. A.’ın “…. efendim arz ediyorum bizim toplantılarımız ... Sayıştay başkanına çok kötü bir şekilde anlatılmış 1 aydır bunun mücadelesindeyiz bazı toplantılar düzenliyor Generalleri oraya topluyor Orgeneralleri sizde dahil sizinde isminiz geçmiş bu sebeple eli ayağı tutulması gözetim altına alınması lazım gibi yani Memuriyet gözetimi ve görev verilmemesi lazım ve bu sene bana görev verilmedi” dediği, A. H. Tolon’un “… bu Memlekette kimler yürekli kümler Yufka onu öğreniyorum ben bu memleketin bilmem neyim diye siyah arabada dolaşan ne yüreksizlerin ne dalaksızların olduğunu bilenlerdenim merak etmeyin yani” dediği, F. A.’ın “.. düşünebiliyormusunuz bana tenkitde bulunduğu oturup kalktığın insanlara dikkat et” dediği, A. H. Tolon’un “Onlar bu memleketin belasıdır” dediği, F. A.’ın “... bizim o toplantılar çok enteresan tabi kimseye söylememek için direndim ama bir noktada çıkar bana kızarsınız diye söyledim”dediği, A. H. TOLON’un “bizimle beraber olan zat artık devam etmiyor arzuda etmiyor sağımda oturan zat diye vallahi öyle düşündüm bak samimi söylüyorum” dediği, F. A.’ın “halbuki bizim bir gizlimiz saklımız yok öyle değil ama oda farkında bu işin geri çekildi oda farkında doğru onunda geri çekilmesi var banada hep tavsiye tetkinde satır aralarında dedi” “Düşünebiliyor musunuz ben mahallinden yetkili olarak bu turne dediğimiz Defterlıkları incelemek Üniversiteleri teftiş etmeye gittiğimde bu Yetkimi kullanarak toplanarak toplantı düzenliyorum aynen böyle ifade ettiler” dediği, A. H. Tolon’un “bir akşam bir arya gelelimde konuşalım” dediği, F. A.’ın “ben size daha derin anlatımak istiyorum ama şunuda söyleyeyim  Bu korkak ... Milliyetçi olduğunu söyleyen Sayıştay başkanımız ki çok kötü bir şekilde bu adamlara yamandı ben kamusal alan tanımam deyip Hanımını Meclise Türbanlı götürmesi oturması” dediği, A. H. Tolon’un “Yapsaydı ya benim olduğum yere yüreğini görseydim …” dediği, F. A.’ın “efendim bunu sunmak istedim lütfen” “Biraz geri çekiliyorum her şeyden” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam ben sizi kucaklarım siz üzülmeyin” dediği, F. A.’ın “Ben aslında birşey yapmıştım gıyabınızda vazgeçtim o işten Denizliye siz gideceksiniz ayarlamıştım ama …çalıştığım yer değiştirildi pasif guruba verildim” dediği, A. H. Tolon’un “Çok üzüldüm bu olumsuzlukta payım olduğu içinde af diliyorum” dediği, F. A.’ın “ Yok ama çok düşündüm söyleyeyim mi diye epey zamandır öyle ama birgün bu iş büyür büyüyeceğe benziyor sonra niye bana söylemedin diye kızarsın diye düşündüm hatta Osman beyede söylemeyi düşünüyorum tereddüt ediyorum ama bakalım ne olacak”dediği,

Şeklinde ki görüşmeyle alakalı sorulan soruya ise; F. A. isimli şahsın Sayıştay Baş Denetçisi olduğunu, Ankara Hakim evinde bir zamanlar, 35-40 kişinin katıldığı, önemli bir kısmının Yargıtay, Danıştay ve Kamu kuruluşlarının görevlerinin katıldığı toplantılar yapılmakta olduğunu, Bu toplantılara F.A. da katıldığını, Toplantıların yönetimini, Yargıtay Başkan Vekili sayın O. Ş.’in yaptığını, kendisinin oraya davet edilmesinin sebebi olarak  konferans verme maksatlı olduğunu, Ayda bir düzenlenendiği,

8-ÜNİVERSİTE YAPILANMASI

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’a “Habip Ümit SAYIN’ın C.Savcılıkta alınan ek ifadesinde; 29.06.2005 tarihli istihbarat bilgi formu ile 7 Temmuz 2005 tarihli istihbarat bilgi formu 2 isimli belgeleri kendisinin hazırladığını ve bunların gereğinin yapılması için 1. Ordu Komutanlığı İstihbarat Başkanlığı M. C. isimli Albay' a verdiğini, M. C. albay Hurşit Tolon paşanın emri ile kendisinden o tarihlerde böyle bir bilgi istediği için bu belgeyi hazırlayıp verdiği”  şeklindeki beyanıyla alakalı; bu konunun, Habip Ümit SAYIN’ın, öğretim üyeliği ile ilişkili olmadığını, makamında ziyareti sırasında vereceğini söylediği raporlarla ilgili olduğunu, raporları verdiği makamda, Ordu istihbarat başkanlığı olduğunu, o tarihlerde bu raporların gereğinin de yapıldığını,bunun haricinde  vermiş olduğu  başka raporlardan haberi olmadığını, raporlardaki içerik konusundan da bilgi sahibi olmadığını,
12.07.2005 tarihinde Ümit SAYIN ile Binbaşı O. T. arasında gerçekleştiği tespit edilen msn görüşmesinde; Ümit Sayın’ın “evet o iki kişi hakkındaki iddiaların inceleneceği söyleniyor…. elektronik postayı almışlar …. bu arada yarın benim ayarlamamla kalemdar(Kemal Yalçın Alemdaroğlu)  Hurşit Tolon ile görüşüyor” dediği,  oganturkmen’in “Anladım hocam. Yine de olumsuz birşey olmaması iyi bir şey” dediği,  umitSayın’in “olumsuza çevirebilirler, … o nedenle benim haberim yok diyeceğim” dediği,  oganturkmen’in “Hocam o zaman bari bundan sonra o raporlardan fazla dağıtmayın bence” dediği,  umitSayın’ın “hayır dağıtmıyorum” dediği, oganturkmen’in “bu arada genel sekreter nehrozoğlu’nun direkt büyük üstad kaya paşakaya bağlı olduğu söyleniyor” dediği, umitSayın’ın “güzel, masonlardan bize zarar gelmez, siz asıl bu kürtler ve irtica üzerine yoğunlaşın” dediği ayrıca Habib Ümit SAYIN'ın ikametinde el konulan;  Eski YÖK Kurul üyeleri ve denetleme kurul üyelerinin ideolojik fikirlerine göre kategorize edildiği fişleme bilgilerinin bulunduğu, kendisine sunulacağı söyleminin yanlış olduğunu, sunmuş ise Ordu Komutanlığına göndermiş olabileceğini, Ordu Komutanlığı peryodik olarak zaman zaman rapor almış ise işlemini yapmıştır, tespit edilmiş olup şüphelinin görev zamanından beri üniversitelerdeki fişleme ve kadrolaşma faaliyetlerinde yer aldığı anlaşılmaktadır.  

 Kendisine takdim edilmiş böyle bir belge hatırlamadığını,      

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’a,06.07.2005 tarihinde Ümit Sayın ile İ.Ü. Adli Tıp Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. S. A. arasında  geçen msn görüşmesinde, “siz-ben-kalemdar-hurşit Tolon bir bütün olmak zorundayız,…. olayı çok iyi toparlamamız ve basına sunmamız gerekiyor.” dediği, 

23.06.2005 tarihinde Ümit Sayın ile Özel Kuvvetler İstihbarat Yarbay M. S. arasında  geçen msn görüşmesinde; “ umitSayın’ın “Emin Gürses hocamın kardeşi hastaymış” diyerek Emin Gürses ten bahsettikleri, daha sonra umitSayın’ın “hurşit paşa ile sohbet mükemmeldi, …3 saate yakın kaldık, ….herşeyi çok iyi kavradı, alemdaroğlunun iyi dostu, …bu arada Jandarma istihbaratı da çok ciddiye aldı ankarada, …istihbarat başkanı, kurmay başkanı da çok iyi bir insan, …ben de ajanlık yapacağım herhalde” yazdığı,
27.06.2005 tarihinde Ümit Sayın ile Üsteğmen Z. Y. arasında  geçen msn görüşmesinde; umitSayın’ın “raporu nasıl buldun yorumlasana” dediği, zafery.2004’ün “rapor yeterli hocam” dediği,  umitSayın’ın “Hurşit Tolon Paşa çok önemsedi, …Hurşit Paşa çok iyiydi ve çok ciddiye aldı” dediği, zafery.2004’ün “ülkenin en etkili istihbarat birimine verdik hocam” dediği, umitSayın’ın “bir de 1. Ordu İstihbarat başkanı ile koordine olacağım, …. Hurşit paşayla da frekanslarımız çok tuttu ve birbirimizi çok sevdik. 3 saat konuştuk” şeklinde yazdığı, 

18.07.2005 tarihinde Ümit Sayın ile İ.Ü. Adli Tıp Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. S. A. arasında  geçen msn görüşmesinde; umitSayın’in “hrant dink bizim savaştığımız adam, o yazıyı bana yollayın,…. grup izindeymiş. önümüzdeki hafta devredeler, … Hur. Tolon bence action için en doğru adres,. … Kalemdar action istiyor hemen, … Bu arada Hurşit Tolon acaba ne yapıyor” şeklinde msn konuşmasının olduğu, 

  Tape No:6269 da kayıtlı 02.04.2008 saat:11.06 da A.E. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Selam ve saygılar muhterem hocam …” dediği, A.E.’ın “…dün gece iyi düşündüm yani imali fikrettik yani satrancın bütün hamlelerini düşünürsünde bazende akla hiç gelmeyen bişey şimdi biz bu miting kararımızı şeyden önce almıştık biliyorsunuz” “Cumhuriyet Savcısının mahkemeye gidişinden önce” “Cumhuriyet savcısının iddanamesindeki bütün fikir düşünce iddalar ana kavramlar zaten bizim ifade etmek istediğimiz şeyler bizim ifade ettiğimiz şeylerle örtüşen davalar şimdi diyorum psikolojik olarak .. .. mitingte dikkatsiz bir ifadeler şeyi kullanılırsa” “Kapatılsın bu şey derde” “Acaba diyorum bu sefer Anayasa Mahkemesindeki insanları psikolojik olarak neğatif yönde etkileyip hani bi takım mağdur” “Mağdurları müdafa durumuna düşürürmüyüz” “Acaba bu konuyu konuşmacılardan hasreten rica etsek bunuda yapsanız yapsanız  siz yaparsınız” dediği, A.H.Tolon’un “Efendim ….. yüzdeyüz katılıyorum” dediği, A.E.’ın “Çok kötü bir fatura elimize gelir” dediği, A. H. Tolon’un “ efendim evet şeye benzer haksız ve mesnedsiz yere birileri öyle olmadığı halde 47 lerin faturasını bile geçmişteki bir şeylere bağladılar öyle olmadığı halde bu defa hayda hayde yaparlar bundan yüzyüz haklısınız” “ zaten bir konuşmacı çıktı biliyorsunuz” dediği, A.E.’ın “o zaten tehlikeli zaten” “efendim siz çok mütevazi davranıyorsunuz siz mütevazi davrandıkça insanlarda”  “Sırtını okşayarak herkesin… yanağından öperek öyle öyle” “Şimdi ordaki manyak kadını filan izliyorsunuz tabi eğer bir gelseniz kalp hastası olur adam kadın hasta kafadan”dediği, A. E.’ın “bilmiyorum ben Tamer paşa gittiği için bana gerek yok siz gidin dedim efendim bir o ikincisi şimdi hem kötü bir fatura seçimlerde ele almak yani halkın oraya  o mitinglere gelmeyen Anadolu kitlesinin yahut  da bize Ulus Demediğimiz Halk Yığını Dediğimiz Kitlenin Piskolojisini Çok Güzel Kullanırlar fatura olarak bize yerel seçimde” “Konuşmacılardan hasreten AKP” “AKP kelimesini kullanmasınlar” “Ulusal egemenlik çerçevesinde mahkemelerimize olan saygımızı ve güvenimizi mutlaka vurgulaması lazım” “Yani Anayasa mahkemesine diyeceğiz ki ey büyük mahkeme baksana senle ilgili en ufak bir tereddütümüz yok efendim ne karar verirsen verer ama bu memlekete hukuk lazım ve sende bizim güvendiğimiz bir mercisin” dediği, A. H. Tolon’un “efendim şu iki şey hayati” “öneme hayiz orada Hukukun üstünlüğüne olan inancımız bağlılığımız saygımız ve yargının bağımsızlığına olan büyük inancımız sıkça terennüm edilecek ondan hiç endişe etmeyin ” “Bu bir sonraki hemen yani  yarınki veya öbürgünkü toplantıya bizim O  iki piskoloğ hocamızı çağırıyım biri toplum bilimci piskoloğtur o Ana bilim dalı başkanıdır diğeride sosyoloktur iki tane birbirini bütünler...... şimdi bu işi bilimsel açıdan sizin söylediğiniz gibi orada bi yorumlarsınlar biz o yorumdan sonra tek tek birer birer ben onlarla oturup konişiyim ..” “yav olurmu bak gördünüzmü bak hemen yav öyle şey olurmu siz tarafmıyız bak şimdi bir iki” “”hasretleridir şimdi burada adam bunu efendim İlahiyatçı kimsenin konuşmasına gerek yok yav peki kardeşim dedim siz anlamıyorsunuz meseleyi ya siz hep kendinize yakın bir zümreyi kucaklamaktan yanasınız çünki kafanızın içinde hep öyle söyledim” dediği, A.E.’ın “…Sayın paşam onların pergeleri ile bizim pergelimiz aynı açıkta değil yani .....” dediği, A. H. Tolon’un “Peki niye oturuyoruz o zaman aynı masada bende pişman oldum” dediği, A. E.’ın  “Yalnız dün bana mail atmış o hanımlardan bitanesi efendim ne şeriat ne darbe iyi hal edersiniz dedim yine bu bunun dersi alındı bu sefer de Silahlı Kuvvetlerimi zan altında tutuyorsunuz diye çıkış yaptım” dediği, A. H. Tolon’un “nediye slogan olarak mı kullanmış” “hayır yok yok onlar yarın konuşacak hiç” dediği, A.E.’ ın “mailinize bakın ben ona üsturuplu bir cevap verdim” dediği, A. H. Tolon’un “ hayır ben zaman zaman yetişemem ben onların hepsine karşıyım yani bakmayın siz onlar daha konuşulmadı onların hiz biri yok” dediği, A.E.’ın “bütün gece o işi düşündüm” dediği, A. H. Tolon’un “Bide bugün şeyi okuyun Vakiti  Vakiti size saldırıyor” “Size saldırmıyor  Şeye Saldırıyo Bir Numaranıza Saldırıyo” “Arkasında diyorki  bütün işleri o yürütüyor diyor sizin için filanca tarihli filan emride o yayınladıyor filan diyo” “evet ama şey yani olumsuz bişey demiyoda şeye cevah vermiyor diyo susuyo diyo evine kapandı hiçbir yeri çıkmıyor diyor hatta rutin işleri bile yapmıyor rutin işleri sizi söylüyor o yapıyo diyo bütün diyo imzaların altına genel başkan adına onun imzası var diyor ”dediği, A.E.’ın “evet efendim vakalara doğnu olan şeylere bişey diyemiyosunuz tabi evet sevgili paşam hürmet ederim” dediği,

 Bahse konu görüşme sorulduğunda; Görüşmeyi Prof Dr.A.E. ile yaptığını, Eski savunma sanayi müsteşarı olduğunu, görüşme tarihinde, ADD 2. Başkanı olduğunu, Genel başkan Şener Eruygur’un yardımcısı olduğunu, bahsettiği tarihin  12 Nisan 2008 Ankara mitingi öncesi olduğunu, Mitingin  Ulusal Platformlar Güç Birliği tarafından düzenlendiğini, ADD  nin dahil olduğu, Ulusal Birlik Hareketi Platformu, Emekli Orgeneral T.A.tarafından temsil edilmekte olduğunu,burada kastedilen bir numaranın  ADD nin Genel Başkanı Şener Eruygur’u tarif etmekte olduğunu,

Tape No:6302 de kayıtlı 26.04.2008 saat:11.38 de N. M. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Tahmin ettim efendim Sayın hocam Perşembe günü size D. E. hoca Esma hocanın falan birlikte bu taleplerini arz etmiştim şimdi bugün yarın işte o toplantının davetiyesini basacaklar teyidi konusunda benim sizi rahatsız etmemi istediler bu toplantı 5 Mayıs Pazartesi günü efendim yapılacak Patalyada yapılıyor toplantı takrimen oraya işte 60 ile 100 arasında değişen vakfın üyeleri ve işte bizler gibi konuklarıda katılıyor çok seçilmeş dinleyiciler teşvik ediyorlar özellikle biz çok uzun bir zamandır hatta çok açık söyleyeyim belki müşterek dostlarımızdan duymuşsunuzdur biz 12 Nisanda da sizi arzuluyorduk ama guruplarımız siz tahmin ediyorsunuz” “Şimdi efendim özellikle sizin bu alanınızda çok çok teyevizyonlarda izlediğimiz zaten Türkiyede siz şuanda 2 kişisiniz bir zatıaliniz vardı birde herhalde size çok yakın hisseden diğer Doçent arkadaşımız var Türkiyedeki dini ve İnanç sömürüsü konusunda lütfederseniz veya sizin seçeceğiniz bir başlık altında bir söyleşinizi istihram ediyorlar bu toplantı akşamları saat 18:30 da falan bir araya geliyoruz 19 da yemek başlıyor 20 ye kadar yemek yeniyor 20 de konuşmacı ortalama 1 saat konuşuyor ve varsa soru cevap alınıyor ve  bitiyor”  “Efendim bu Büyük Anadolu Vakfı bunun etnik kurucusu Haberal Hoca burda C. T. onlar eski Merkez Bankası Genel Müdürü falan hep böyle öğretim üyeleri şeyler var bu vakıf yaşlı başlı insanlar şey yetiştiriyorlar çocuklara eğitim desteği veriyorlar yani göğsünüzü gere gere gelebileceğiniz bir yer onun için söylüyorum” dediği, N. M.’in “evet komutanım memnuniyetle” “ben pazartesi nereye geleceğim bir adres alabilirmiyim” dediği, A.H. Tolon’un “ tabi biz aldırırız  yer gölbaşındaki patalye  teli siz evet gelirim diye buyurursanız biz sizi alırız” “çok teşekkür ederiz  ne kullanalım biz inançların istismarını mı esas alalım ne yapalım” dediği, N. M.’in “komutanım oraya katılanların böyle belli bir birikime sahip oldukları için böyle  daha köklü bir şey yapalım mesela idolojik stratejilerden din  ve kültür stratejilerine geçiş geçişte Türkiye” dediği,  A. H. Tolon’un “Hı çok muhteşem birşey yani Türkiyenin içinde bulunduğu bu konunun istismar edilmesi anlamak dinlemek istiyoruz açıkcası yani nasıl bizi aldatıyorlar Hocam yani yüce dinimizi hepimizin mensubu olduğu Gurur duyduğumuz ama Kurani Kerimin İslamiyetinin nasıl dışında bir olgusu ile aldatıldığımız gerçeğini en iyi anlatan bence Türkiyede bir numara zatıaliniz iki numarada o mersindeki arkadaşımız” dediği, N. M.’in “ideolojik merkezli stratejilerden” “bir din  ve kültür eksenli stratejilerden  geçişte Türkiye”  “Bunun Türkiyeye nasıl yansıdığı ve Kutsal değerlerimiz nereye kullanıldığı niçin kullanılıyor kimler kullanıyor arkasındaki güç merkezleri kimler ve Tükriyede oluşan Güç Merkezleri ve Türkiyede oluşan güç merkezleri hangi çevrelere yansıyor” dediği, A. H. Tolon’un “kutsal değerleri nasıl kullanıyorlar kim kullanıyor” N. M.’in “hangi güçler yönlendiriyor Türkiyedeki bu üstlerin” dediği, A. H. Tolon’un “ hocam muhteşem bir şey tam bizim istediğimiz gibi” dediği, N. M.’in “tamam komutanım bu düzlemde şey yapabilirim” dediği, 

Bahse konu görüşmeyle ilgili olarak, konuşmayı yaptığı N. M. isimli şahsın Çorum HİTİT Üniversitesi İlahiyat Fakültesinde görevli bir öğretim üyesi olduğunu, Prof Dr. D. E.’in emekli YÖK üyesi olduğu,  söz konusu tarihte çok önceleri, prof. Dr. M. H. tarafından, öğrenci okutmak amacıyla kurulmuş, Büyük Anadolu Vakfının Yürütme kurulu başkanı olduğunu, bu vakıf her ayın ilk pazartesi günü Gölbaşı patalya otelinde, Vakıf üyeleri ve seçkin davetlilere, ücreti mükabili düzenlediği yemekli toplantıda, konferanslar düzenler. Görüşme, Vakıf Yürütme Kurulu Başkanı Prof. Dr. D. E.’in, anılan Prof. Dr. N. M. in davet edilmesi konusunda, kendisinin talebi daha etkili olacağını belirtmesinden dolayı olduğunu, kendisinde arayıp kendisini bu toplantıya davet edip, toplantıya katılanların kimler olduğunu belirttiğini, N.M.’in toplantıya katıldığını ve Türkiyede din istismarını içeren bir konferans verdiğini, beyan ettiği,

Tape No:4286 de kayıtlı 11.03.2008 saat:18.01 da, M. Y. ile yaptığı görüşmede; X Şahsın “Saygılar Uludağ Üniversitesi Rektörü prof M. Y. hocam arıyor sizi efendim” dediği, M. Y.’un “Efendim emredin saygılarımı sunuyorum” “Emirlerinizde olduğumu ve bağlılığımı bildiriyorum” dediği, A. H. Tolon’un “İstirham ediyorum bi saniye özür dilerim araçtayım trafiğin yanından geçiyorum… şimdi şey söyleyeceğim geçen gün izledim sizi tabi her zaman ki hayranlığımı arz edeyim birde dün bir takım olaylar olmuş orada gürültü patırtı yapmışlar onun içinde geçmiş olsun” dediği, M. Y.’un “Şey PKK’nın provakasyonu” dediği, A. H.Tolon’un “PKK şerefsizleri yaptılar. Siz ve hoca hanım nasıllar” dediği, M.Y.’un “Hepimiz iyiyiz çalışıyoruz” dediği, A.H. Tolon’un “Beliniz nasıl beliniz” dediği, M.Y.’un “21 mart Cuma günü saat:11:30 da bizim Atatürkçü düşünce toplulukları, Türkiye genelinde oluşan bir üst düzey yönetim topluluğuna işte 100-150 kişilik ama her biri Türkiye’nin bir tarafından gelmiş gençlerimize bir konferans bir hitabette bulunur musunuz” dediği, A. H. Tolon’un “Yarın sabah cevap veririm, tabii şeref duyarım 21 Mart dediğiniz için yakın bir tarih haftaya Cuma” dediği, M. Y.’un “Onlar da bana bugün geldiler Hurşit paşayı istiyoruz diye Allah gözünüzü kör etmesin bugün mü denir bu dedim” dediği, A.H.Tolon’un “Hocam size canımın feda olduğunu biliyorsunuz ama yarın sabah sizi arıyorum hürmet ediyorum” dediği, 

Bahse konu görüşme sorulduğunda, bu görüşme kendisinin uğraşını açıklama için en güzel örnek bir görüşme olduğunu, Uludağ üniversite rektörünü 5-6 yıldır tanıdığını, kendisini üniversitesine konferans vermek üzere fevkalade nazik bir ifade ile davet ettiğini, davete daha sonra katılacağı şeklinde beyanlarda bulunduğu,

Tape No:4299 de kayıtlı 15.03.2008 saat:10.46 da, X Şahıs / Başkent Üniv. Rektör ile yaptığı görüşmede; X Bayan Şahsın “Başkent Üniversitesi Rektörlük makamından rahatsız ediyorum müsaitseniz rektör böy görüşmet ister” dediği, Rektör’ün “Abi şimdi paşam sizi niye aradım bugünkü posta gaztesinin 17. sayfasında Hüseyin K.nın yerine sizin fotoğrafınızı koymuşlar altına da Hüseyin K. diye yazıyolar, bunu yapan da Mehmet Ali B. efendi onun köşesinde” “ha ha Hayır görünce şimdi sizin fotoğrafınız var altında Hüseyin K. diye yazıyo” dediği, A.H.Tolon’un “Şimdi aldırırım şimdi aldırırım ne kadar muzdaripsiniz sağolun sağolun Sayın rektörüm sağolun ben he” dediği, X Erkek Şahsın’ın “Bide afedersiniz o Bülent beyin beni mazur göründe paşam o günkü o kılığını kıyafetini beni çok rahatsız etti” dediği, A.H.Tolon’un “Ben önceki özür dileyişimin sebepleri ee dahası var sizi meşgul etmekten utanıyorum”  “Ama biz sizden önce ATO ya gittik şimdi o bizim yanımızdaki sonradan Bülent beyle gelen bunlar hep değişik platformlar onun için saydım 4 …….. şimdi bakın ATO da oturuyoruz adamcağızın yanında bizi kabul etmiş şimdi o hanım kalktı dediki esnaf dedi bıçak kemiğe dayandı bu esnaf hergün kepenk kapatıyo bigün dedi bu esnaf böyle paldır küldür dedi hiç kimse demeden siteler miteler şeye iner dedi Kızılay’ a hanım ne dedi biliyomusunuz o bayan efendim dedi o esnafın bize adresini verseniz de biz onları teşkilatlandırsak dedi yani nasıl biliyormusunuz böyle ya kalp krizi geçirecem nasıl tansiyon inanırmısınız o an 18 filan tansiyon kesin dışarı çıktık asansörde dedimki hanımefendi lütfen lütfen sapla samanı karıştırmayın efendim yapmayın yani siz kime söylüyorsunuz ATO nun başkanı o adam dedim ya bu esnaf teşkilatı nın başındaki adam onun adresin verin işte böyle ogün o halde öyle geç gelmeler yani öyle ee ama ama siz işte o tevazua Anadolu insanısınız siz öylesiniz o anacığınız babacığınız Allah uzun ömürler versin Allah bu memleketi sizi hep payidar kılsın işte koşuyoruz yemin ediyorum öbür konuda öbür konuda inşallah öbür konuda mutlaka hele bu aşamada çok ciddi şekilde yürümek zorunda artık efendim ama orda da bir sıkıntım var o bitane eski siyasi partinin bişeyi var onla onun olduğu yerde ben hiçbişey neyse siz bilirsiniz tabi daha iyi varya birisi”  “İşte Eski Siyasi Partinin Bilmem Nesi Var Her Şeye Dalaşıyo Bacağı Sakat Hani” dediği, Rektör’ün “Anladım Anladım” dediği, A. H. Tolon’un “hıh işte o o. yoksa bizim büyüğümüz muhterem insan yani. evet allah var” dediği, Rektör’ün “Ha anladım anladım anladım anladım da şimdi tabi şöyle şimdi malum hep söylüyoruz ya ülke bize emanet edilmiş bu köprüden geçmek zorunda işte gele gele nereye geldik” dediği, A. H. Tolon’un “Doğru işte o köprüde köprünün bacağı demesem de tahtalarından biri o doğru yoksa bizim büyüğümüz muhterem insan yani Allah var” dediği, Rektör’ün “Ya buraya geldik onun için buradan ya nereye getirildi ülke bütün uyarmalarıma rağmen paşam ben bugün bu ülkeyi yönetenlere işin daha başında başında demişimdir ki Amman ha sakın ha yani ülke mizle ters düşmeye kalkmayın yapmayın bu ülke bize emanet edilmiş tir bi tek hedefimiz olmalı ülkemizi Atatürk’ ün söylediği gibi âsım medeniyet düzeyine taşımak onuda aşmaktır bunun için ne gerekiyosa hep beraber yapalım sanki bunları söylememişiz ve nereye geldik amabu köprüden geçmek zorundayız  hiçbir mazeretimiz olmaz. Olay bu” dediği, A.H. Tolon’un “Sağolun Sayın rektörüm birde ayrılırken zatalinize arz ettiğim Çanakkale üniversitesinde araştırma görevlisi doktorasını yapan bi cici kızımız vardı bana üniversitedeki konferanslarımda iki kez asistanlık yaptı kendisine ailesine yani hocaları derken orada işte doktora yaptı işte hocasıyla ee izin hikaye bi sıkıntısı oluyo efendim rektörle konuşuldu rektör de çok seviyor dekanıyla konuşuldu hanım çok seviyorlar ama dediler ki artık bu kızın burada devamı hocalı yani iki hocalı takmış durumda buna dediler peki napalım aa sorduk kıza Ege üniversitesini mi istersin ben Başkent istiyorum dedi peki yavrum şimdi ben bunun belgelerini getirttirdim lütfeder kabul buyurursanız pazartesi sizin sekreterinize göndericem” dediği, Rektör’ün “Tamam Tamam Lütfen gelsin oraya Tamam tamam gelsin bakayım” dediği, 

Bahse konu görüşme sorulduğunda; Haberal’ın desteklediği, Parti kurma gayretine katılanlar arasında, İP’nin de olduğunu, görüşmede, Prof. Haberal’a da bu konuyu söylediğini, orada yer almayacağını belirttiğini,

9.MEDYA YAPILANMASI;

Tape No:1358 de kayıtlı 11.11.2007 saat:15.58 de Güler Kömürcü ile yaptığı  görüşmede; G.Kömürcü’nün “Beni Emretmişsiniz Efendim Buyrun” dediği, A.H. Tolon’un “Estağfurullah saygılar sunarım nasılsınız” “Şimdi bu şey pek çok konu varda iki şey çok can sıkıcı bir tanesi bugün Tercümanda mutlaka görmüşsünüzdür bu Tercümanın manşetinde parlamento da olanların eşkıya ile olan PKK ile olan bağlantıları” dediği, G. Kömürcü’nün “…o şeyde de var efendim Hürriyet de akşamda diğer gazetelerde de var” dediği, A.H. Tolon’un  “… o bahsettiğiniz birinci gazeteyi Biz Bütün 97 Kuruluşu Olarak Protesto Ettik Okumuyoruz” “... ama esas ben sizi niçin aradım biliyor musunuz bu Suudiarabistan” “Kralının gelişi 10 Kasımda tesadüfe bakın yani 10 Kasımı o mu tercih etti biz mi o tarihte davet ettik ve Atatürk'e bir tepki gösterdi bu adam” “.. şimdi ben size bir şey arz edecem, Bizim Anadolu Ulusal Uyanış Ve Dayanışma Platformu” “…biz bunu Tel'in eden bir bildiri yayımladık” “..özellikle iki arkadaşım var benim onlara gönderirsiniz dedim biri Sayın Mustafa Balbay” “Diğeri de sizin adınızı verdim” “… 97 kadın kuruluşunun müşterek kanaati olarak bir bildiri yayımladılar sizin emeil ineze postalamalarını söyledim” dediği, görüşme ile alakalı olarak, Hurşit Tolon ve Güler Kömürcü ile bağlantılarını ifadesinin başında anlattığını, Hurşit Tolon’ un birkaç sivil toplum kuruluşunun bir araya geldiği platformun etkin bir kişisi sıfatı ile kendisini arayarak bu platformun bir bildirisinin haber yapılmasının istediğini, bu haberi yaptırdığını, daha önceki tarihte de ilan mahiyetinde yayın yapmasını talep ettiğini”,  beyan ettiği, 

Tape No:1411 de kayıtlı 26.12.2007 saat:16.09 da Güler Kömürcü ile yaptığı görüşmede; G.Kömürcü’nün “Okuyabildiniz mi yazdıklarımı” “Becerebiliyo muyum” dediği, H. Tolon’un “Harükulade Harükulade” dediği, G.Kömürcü’nün “Şimdi bişey sorucam yine efendim bu son günlerde çok fazla MİT aleyhine yazılar yazıyolar sabahta özellikle görüyorsunuz yok lastik patlatmaktan öteye geçemez yok işte Eşref vatan haini yok vesair türü şeyler yani kuruma sürekli saldırıyolar anladığım kadarıyla burda başkalarını değiştirmek için yapıyolar. Müsteşarı değiştirmek için zemin hazırlıyolar ben yanlış mı tespit ediyorum yani Sabahta olması Fettullahçı grubun olması” dediği, H. Tolon’un “Doğrusunu söylersek mutlaka yanlış bişey tespit etmiyo yada tespit etmiyorsunuz ancak tabi yalnız başına değiştirmek değil MİT i fonksiyonsuz kılmakta var bunlar tabi kendi hedeflerine yürürken kendi önlerindeki bariyerlerden çok ciddi çok önemli olanlardan biri MİT” dediği,

Tape No:6252 da kayıtlı 25.03.2008 saat:15.36 da M. Ç. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Star tv yönetim değişikliğinden sonra  hem reyting ile hem haber programıyla hemde sizin ve Sayın Dündar ın gelişiyle  herkesin gönlünde  eskisinden çok farklı bir taht kurduğunuzu ifade ettiler” “… bizim sözcümüz burada selamlarını iletiyorlar” “Bülent bey efendim” “Basınla temas sağlayan arkadaşlarımız buradalar” “Şu saaten itibaren dilediğiniz an dilediğiniz yerde olacaklar ….” dediği, M. Ç.’in “… ayın 12.siydi dimi bu miting” dediği, A. H.Tolon’un “12.si ama siz tabi biz size verdiğimiz sözde durucaz,siz bunu  açıklamadan kimseye bildiri vermiyoruz” dediği, M. Ç.’in “tamam sağolun paşam o zaman şöyle yapalım ben yarın sabahtan Bülent beyimi arıyım” dediği, A. H. Tolon’un “Bülent bey Bülent beyde burda Selda hanımda burda  Selda hanım basın komitesi başkanımız”  “Selda hanım kaçtan arasın Murat bey sizi” diyerek Selda isimli şahsa ait olduğunu söylediği  0 532 724 …. numarasını verdiği, devamında “S.T. T.” “… bütün bu çalışmanın basın komitesi başkanı” dediği, 

Bahse konu görüşme ile alakalı sorulan sorulara vermiş olduğu cevapta;Murat Ç. star televizyonu Ankara temsilcisi olduğunu, konuşmanın 12 Nisan 2008 mitingine ilişkin olduğunu, Murat Ç.’in  bu mitingin ilk duyurusunu biz yaparsak memnun oluruz dediğini, kendisinin de ona Ulusal Platformlar Güç Birliğinin basınla ilgili personelinin ziyaret edeceğini söylediğini, daha sonra Murat Ç.’in  ziyaret edildiğini,
Tape No:6254 de kayıtlı 25.03.2008 saat:22.21 de Ufuk Mehmet Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede; A.H. Tolon’un “… yakında başka bir dostumla seni tanıştıracağım, az kaldı, tam sayfa manşet olacak…” “Aramışlar bizimkiler sizin Mehmet Beyle görüşmüşler, bugün uzun uzun toplantıda anlattılar.” “.. bir sürprizim olacakki, işte o zaman havaya uçacaksın Ufuk Bey dostum.” “… bugün adınızı andı hem sizin hem yanınızda çalışan o dostumun.” “Siz sevilen sayılan insanlarsınız. Zannetmeyin öyle unutuldunuz. … Kara ile başlayan sizin yakınınızla” “Gerekli konuşmayı uzun uzun yaptıklarını biliyorsunuz herhalde değilmi” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Daha önceki konuşmayı diyorsunuz değil mi efendim.” dediği, A. H. Tolon’un “… ben bugün de oradaydım, siz aranırsınız, sorulursunuz, müsterih olunuz. Ama bak bir yerine not et. Bir gece aramıştım demiştiki de, ya ben sana bir şey söyleyeceğim, bir gün manşet olacak, şimdi söylüyorum işte sana.” “ … hemen gel. Yalnız benimle değil, dostlarımla da görüş.” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “… Bir Numaradan Gelmedi Daha Çağır....” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır burdayım bak, bugün diyorum oradaydım bak.” “Yav adam gidiyor geliyor, bilesin, bak bugün oradaydım diyorum bak.” “Ben açtım. Hem sizi hem de yanınızdaki” “Eski dostu söyledim, oldu mu” dediği, 

Bahse konu görüşme ile alakalı sorulan sorulara vermiş olduğu cevapta; Burada iki konu geçtiğini, bir tanesinin  yine 12 Nisan mitingiyle ilgili destek talebi için giden, tertip komitesi yetkililerinin, Mehmet beyle görüştüklerine ait bilgi olduğunu, İkincisinin  ise Genelkurmay Başkanından talep ettiği, randevu için genel sekreter nezdinde, röportaj için tavasutta bulunmasını talep ettikleri, kendisinin de şuan genelkurmay da olduğunu söylediğini, 

Tape No:6259 da kayıtlı 26.03.2008 saat:22.06 da Ufuk Mehmet Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “..dün ben … buradaki arkadaşınızla beraberdim” “Müsterih olun, yani konuşuldu”  “… hata dediki ben onları o kadar sever sayarım ki, onların bağlı olduğu amcayı davet ettim buraya, onlar için konuştum ben dedi.” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “biliyorum, biliyorum…” “......yarınki gazeteye iyi”  “Birinci ve ikinci manşeti okuyup” “...... iki manşeti bir araya getirip okumanızı istiyorum.” dediği, A. H. Tolon’un “Tamam yarın platform toplantısında konuşuyoruz onu.” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Ben bu ahlaksızları manşet yaptım.” dediği, A. H. Tolon’un “ efendim köşe tutuculardır onların adı tutucu” dediği,  U.M. Büyükçelebi’nin “.. Şimdi cevap versinler, şimdi devam ettireceğim ağızlarına sıçacağım, madem öyle.” dediği, A. H. Tolon’un “Yaşayasın, öptüm seni.” dediği,  görüşme ile alakalı beyanında konuyu hatırlamadığını,

Tape No:6263 da kayıtlı 27.03.2008 saat:16.39 da M. Ç. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Efendim saygılar sunuyorum Tolon” diyerek kendisini tanıttıktan sonra, “… biliyorum meşguliyetinizi” “Kendi platformumuzda şimdi de UPEK yani sizi ziyaret eden” “Sayın baş sözcümüz ve hanımefendinin bulunduğu geniş katılımlı toplantıda bir kez daha dün akşamki  yayını izledik” “Ve aynen şu sözcükler tırnak içersinde ifade edildi bi konu bu kadar ayrıntısıyla bir görüşmede benimsenebilir ve bu kadarda güzel kamuoyuna aksettirilir” “Yani bu arkadaşı biz dost olarak kazanmış olmanın mutluluğunu yaşıyoruz dediler” “Bende dedim ki o benim 20 senelik dostumdur” “... yanlız şahsınızı değil tabi dostum eski bir çalışma arkadaşımız olan Sayın Dündarı da” dediği, 

Görüşme ile alakalı beyanında, konu yine 12 Nisan mitingiyle ilgili olduğunu, UPEK Ulusal Platformlar Eş güdüm Komitesi olduğunu, sözcüsünün de Bülent… bey olduğunu, mitingle ilgili mülakat yapıldığını, kendisinin de Murat Ç. ile teşekkür amaçlı görüştüğü,

Tape No:6305 de kayıtlı 28.04.2008 saat:13.19 da Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede; U.Büyükçelebi’nin “Değerli Paşam ben Bir Numaraya gitmek istiyorum Çolakoğluna da ben geçen hafta ilettim haber vereceğim dedi” dediği, A.H. Tolon’un “Söyleyeyim söyleyeyim” dediği, 

Bahse konu görüşme ile alakalı sorulan sorulara vermiş olduğu cevapta; Çolakoğlu’nun Genelkurmay genel sekreteri olduğunu, Ufuk Büyükçelebi’nin,  Genelkurmay Başkanı ile röportaj yapmak için talepte bulunmakta olduğunu söylediği,

Tape No:6306 da kayıtlı 28.04.2008 saat:20.51 da O. A. ile yaptığı görüşmede; O. A.’ın “Güzel bir miting oldu Tuncer bey yönetti mitingi çok selamları saygıları var güzel bir çalışma yaptı” “Çifçimizin yüreği yanık ordaki arkadaşların hepsinin selam ve saygıları var iyiler çalışıyorlar” dediği, A. H. Tolon’un “… Ulus gaztesiyle ilgili kulağıma gelen ee bilgiler ve çıkan dumanlardan rahatsızım” dediği, O. A.’ın “Valla çok sıkıntıda gazete ..” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır ben onun gereğini yaptım hiç merak etmeyin” “gereğini fevkalede yaptım” dediği, O. A.’ın “sıkıntılı dediğim hani satış yönünde büyük sıkıntıdalar” dediği, A. H. Tolon’un “ yalnız sıkıntıda değil personeline yaptığı davranıştı biz  oroyo arkadaşlarımızı takir edilsin  diye vade birileri balkondan  baksın diye perazente etmedik” “bizim arkadaşlarımız amoterce fedekarlık her şey amoter yani” dediği, O. A.’ “evet var orada şey var evet inşallah  o şey Rüveyde mi demiştiniz” dediği, A. H. Tolon’un “ evet rüveyde hanım arayacak sizi” “Bayhan hanım bana telefon etti dedim ki bizim o Antep mi tamam o bizim ekipten verebilir dedim” dediği,

Bahse konu görüşme ile alakalı sorulan sorulara vermiş olduğu cevapta; O. A.’ın emekli Kurmay Albay olduğunu, İzmir de ADD üyesi olduğunu, bir çok sivil toplum kuruluşunda, değişik görevleri olduğunu, Ulus Gazetesinde köşe yazarı olduğunu, Ulus gazetesinin şu an görevde ayrılmış olan eski yazı işleri müdürünün, İzmir’e yaptığı ziyarete, yine oradaki sivil toplum kuruluşlarındaki bazı kimseleri çok üzmüş olduğuna dair şikayetlerden söz edildiğini, 
Tape No:6310 da kayıtlı 02.05.2008 saat:13.35 da Ü. İ. ile yaptığı görüşmede; Ü. İ.’ın “Efendim General KÖTLER diye bir adam var bu adam bu GSG-9 u icat eden adam onun yanında çalışan Almanlar İş adamları Güvenlik ile biraz ilgileniyoruz ya bunlar Türkeyiye gelecekmiş askerlerin Leventte filan Golf Klübünün dediler bende Asker bu kadar meraklı olsada Leventte Golf kulübü olmaz filan meğerse Harp Akademisinin Golf kulübü varmış” dediği, A. H. Tolon’un “ Var Harp Akademilerinin içindedir orası ama şeye bağlıdır Golf Federasyonuna bağlıdır Harp Akademilerinin Hudutları içindedir evet” dediği, Ü.İ.’ın “Peki burda Pazar günü Golf oynamak için kim izin verebilir” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır zaten kendileri izin alırlar oraya ya abonedirler kartları vardır oraya nasıl Golf kulübünün üyeleri geliyor ancak hangi günler onlara açık hangi günler askere açık onu bilmiyorum onu öğrenmem lazım size Harp akademilerinden” “Ama şimdi değil yarın öğrenebilirim onu” dediği, Ü. İ.’ın “Tamam Paşam inşallah bu Pazartesi Salı bir oturup Yemek yeriz Paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Siz iş yerinizde misiniz” “…Basında Üstadsınız Yıllarında Genel Yayın Yönetmenliğiniz var bizim bu Ulus Gazetesi ne olacak” “bir tane ulusumuz var iki tane yok ki” “nasıl çıkmıyor çıkmaz olurmu o çıksın diye ben sabahları  6 da alıyorum gazeteyi posta kutularına dağıtıyorum ya” “ne lazımsa Üstad bir defa şöyle ben Sayın İNANÇ ın çevresinden 100 tane abone bekliyorum en az” “yıllık 35 kağıt eve teslim daha ne yapalım yani” “niye zarar mı gördünüz bak koskoca imparator yarattınız gazeteci olarak” dediği, Ü. İ.’ın “imparatorluktan kastınız A. D. ise” dediği, A. H. Tolon’un “ evet” dediği, Ü. İ. “vallahi bunların içinde en namuslusu o” “yani oturupta bir H. Ü. i nasıl met ettiklerini bir okusanız” “hiç olmazsa öbür tarafta bu Ertuğrul filan biraz utanıyor insan içine nasım çıkarız diye” “birde orda Y. Ö. diye bir adam var baya önemli bir adam” “yani Emin’in birde yerini dolduruyor” dediği, 

Bahse konu görüşme ile alakalı sorulan sorulara vermiş olduğu cevapta; Ü. İ.’ın eski bir gazeteci olduğunu, aynı zamanda Adalet ve Yargı muhabirleri Derneği başkanı olarak bildiğini, Yine sokak çocuklarını suç ve suçlulardan Koruma Derneği Başkanı olduğunu, 1989 yılından  bu yana tanıdığını, Ulus gazetesinin yazı işleri müdürlüğünden ayrıldığını, gazetenin haftalık çıkartılmasından, aylık çıkartılması dönüşme aşamasında  nasıl bir destek sağlanabileceği konusunu görüştüklerini,

Tape No:6327 de kayıtlı 09.05.2008 saat:13.20 de Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede; U. Büyükçelebi’nin “… efendim sabahleyin aradı şey” “..bu ara bir yoğunluk varmış 20-24 arası diye …” dediği, A.H. Tolon’un “Ben konuştum 2 Yıldızlı ile oda Büyük ile konuşur bildiririm dedi” dediği, U.Büyükçelebi’nin “evet sabah aradı” dediği, A. H. Tolon’un “Bizim Platformun toplantısında bir olay anlattı bu İstanbulda Atatürk Havalimanında Kadınların geçişi sırasında çok farklı iki uygulama yaşandığını hatta bir olaya sebebiyet verdiklerini efendim işte çeketinizi çıkarın kemerinizi çıkarın papucunuzu çıkarın denirkin” “Birilerine bu denmediği efendim niye demiyorsunuz bizden Terörist kuşkusu alıyorsunuzda onlarda birşey olmaz mı bu kılıkları ile kıyafetleri ile dendiğini ve çıkarmıyorum hayır diye tepki gösterdiğini çağırın Polisi Tutanak tutsunlar dediğini” “tutanaklar falan bu bir gündeme taşınamazmı yani” “ben hemen temas kurar sizi aramasını sağlarım” dediği, U. Büyükçelebi’nin “tabi tabi sevinirim isim vermeyeyim olayı anlatsın yeter” A. H. Tolon’un “ Gücünüze güç katın” dediği, buradan da hem gazetecileri hemde muhbirleri yönlendirdiği anlaşılmaktadır. 

Tape No:6316 da kayıtlı 15.05.2008 saat:14.29 da M. E. Ç. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Efendim Tolon size derin saygılarını sunuyor …” “…. ordan oraya koşmak ile meşgulüm o toplantıdan o toplantıya…” “bu arada çok sevgili çok değerli arkadaşınız babasını kaybetmiş  o vesile ile ona da ulaşamıyorum bu ara size de başsağlığı dileklerimi iletiyorum” dediği, E. Ç.’ın “sağolun paşam çok teşekkür ediyorum” dediği A. H. Tolon’un “ Bekir bey için söylüyorum” “Şimdi her tarafta bu Ulus Gazetesinin yaygınlaşması için bir platform olarak yani Türkiye’deki tüm kadın platformlarını bir araya topladık biliyorsunuz emek veriyoruz onu ben bütün Garnizonlara vesaire filan iletiyorum onlarla da zaman zaman görüşüyorum biliyorsunuz bir vatansever adam çıktı üstlendi işte aslında Gazeteci değil bu Oktay bey dünyanın masrafını yapıyor işte, Gazeteyi  çıkarıyor bu Gazete günlük değil biliyorsunuz haftalık adrese dağıtılıyor Atatürk’ün kurduğu Milli Mücadele Gazetesi” “şimdi bunlarla geçen gün konuşurken bugün yine toplantıda bunu soracaklardı bana da ben geciktim bu sefer” “Hemen sizden söz ettiler dediler ki işte bu arada bir parantez açıyorum burda durdurursanız bir parantez açıyorum benim konuşmamı duyuyor şimdi hanımefendilerin pek çoğu burda” “Ben bir dakika önce sizi ararken yanlış numara çevirmişim bir numara yanlış çevirdim herhalde” “: Bir bey çıktı sesi benzettim ama yani yakınınızda çok affedersiniz ben Sayın Emin Ç. ile görüşmek istiyordum yanlış mı aradım acaba dedim” ,“Beyefendi dedi keşke Sayın Emin Ç. burda olsa dedi bak şimdi adamın birisi yani söylüyor sonra dedi bizde onu arıyoruz dedi”,“Dedim ki bende işte görüşmek istiyorum ha şunu da sordu E. Ç. mı dedi evet kendisi dedim bizde onu arıyoruz bizde onun hayranıydık okurduk ama dedi onun tabirini kullanacağım onu Hürriyetten kovdular” , “bende dedim ki o tabir onundur eğer onlar”, “Onu kovan kafa gücü yetse bizi memleketten kovar dedim şimdi hanımefendiler olduğu için söyleyemiyorum o adam dedi ki hani bir tabir var ya belki manasında belki kovarlar dedi böyle bir konuşma şimdi dönüyorum Ulusa efendim neyse size ulaştım ben şimdi Ulusta Nevzat bey Cengiz bey işte oranın ... konuşurken dediler ki acaba zaman zaman çünkü bir E. Ç.ın bize” “Dediler ki konuşma sırasında ya Sayın Emin Ç. acaba bize zaman zaman yani bu işi bunu desteklemek için bu işi bu çünkü Atatürk çizgisindeki tek yayın yapan şey bu şimdi Gazete arada bir bize birşey yazsa yani onun adını duyanlar hı Sayın Emin Ç. derlerde biraz Türkiye’ye yayılırız valla bende bunu iletirim dedim size bu konuyu iletiyorum”, “sana iletmiş oldum onlarım bu ricasını” dediği, E.Ç.’ın “tabi tabi fakat şey şimdi ben bilmiyorum benim söylediklerimi kimse duymasında” “şimdi bu yani hiç sıfır olan bir ayağa kaldırmak çok zor bir iş şunu söyleyeyim” dediği, A. H. Tolon’un “ yok o kadar değil yani o kadar değil tabi haklısınız onlar zaten burda yani o ekip yokta bizim Yönetim kurulunda bir hamınefendi var şimdi şunu söyleyeyim şimdi biz hep şunu konuşuyoruz ya yeni yetişen nesil Cumhuriyet ilkelerine Cumhuriyetin kuruluşuna Atatürkçü değerlere ilke ve inkılaplarına devrimlere pek aşina değil hatta testler falan yaptık inanılmız rakamlar çıktı 1000 kişiden 6 kişi nutuk okumuş inanamadık biz yani inanılmaz şeyler şimdi bunu bir yayın yoluyla tabi yoksa bir Günlük gazete olması filan şey değil hani birazcık böyle şey çeker mi bu bütün Türkiyeye dağıtılıyor ya adrese gidiyor bu ulus Gazetesi siz bilirsiniz” dediği, E.Ç.’ ın “abone sistemi ile falan filan şey olmaz paşam şimdi kaç satıyor ulus bilmiyorum 2-3 bin satmıyordur”,“yani zor bir olay hani var olan bir gazeteye böyle asılmak bence daha şey olur” dediği, A. H. Tolon’un “Tercümanın öyle yanını okudunuz mu Ufuk var ya Ufuk çağırdılar onu Ufuğa değil esas Patrona dediler ki bu yayınlanmasın o kadarını biliyorum bu artık yayınlanmasın dediler” “Hayır şeyini içindeki köşeleri değil şimdi ben tabi takip ediyorum köşelerde serbestler yani zatıaliniz tabi size kimse değilmi yani köşelerinde serbestler köşe yazılarında Manşette yumuşaklar” dediği, E. Ç.’ın “Kısıtlılar Evet yani işte çizgi değiştirdiler derken onu kastediyorum yani öyle bir olay ki şimdi Paşam burda şey yapan yani benim gördüğüm onlar benim zaten eski yazıları falan yayınlıyorlar”  “Şimdi en korkmayan şey Sözcü yani onu görüyorum şuanda şeyde Basında Cumhuriyet zaten yani kendi içinde bir sürü sorunları olan gazete hırlaşıyorlar kendi aralarında falan filan işte İlhan abinin şimdi yokluğu bilmem neyi falan filan derken yani o Cumhuriyet için aynı şeyi söyleyemiyorum şimdi dolayısı ile” dediği, A. H. Tolon’un “ dikkat buyurduysanız hiç şey demedim orası için demedim çünkü bir türlü bir yere ulaşamadı yani” “şimdi Sayın Çölaşan belki ben eksik ifade ettim o hani devamlı bir köşe yazma tarzında değil hani arada sırada böyle misafir falan oluyor ya bir şey gibi” “size aktarılacak çok bilgi var” dediği, E.Ç.’ın “ tamam paşam tabiki ne zaman isterseniz” dediği,

Tape No:6340 da kayıtlı 22.05.2008 saat:18.18 da Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; Ahmet Hurşit Tolon’un “… bak şimdi burada bizim Yönetimin tanıdığın bütün hepsini tanıyorsun yönetimin bütün Muhterem Hanımefendileri burada” “Biz artık senin yürüdüğün yolda yanında olduğumuzu bir kez daha teyit ediyoruz” “Ama bizim müşterek bir ricamız var” “Şimdi biz bir cenaze törenine katıldık orda senin ve benim çok can dostumuz Emin Ç. ile beraberdik” “O zatıaliniz ile birşey konuşmuş bu yarın akşam çıkacağınız SKY TÜRK de bir Program var” “Şimdi birisi Yüzde Elli iştirak etti size Pazar günkü Programında”,“Şimdi bizim gönlümüzden geçeni size dostunuz olarak söylüyorum” “Eğer doğrudan onu muhattap alırda” dediği, Tuncay Özkan’ın “Asla Paşam asla” “Yüzde yüz haklıyım”,“Ama Yüzde yüz kararlıyım ne CHP ile neden bizim cenahtan bir tek kişi ile kavga etmeyeceğim Paşam” dediği, A.H. Tolon’un “Bak ben sana bir şey söyleyeyim mi hep kazanacaksın işte yine kazandın şimdi ben arkadaşlarıma duyuracağım,hanımefendilere çünkü bizim bitişik kulvarlardaki insanlara ihtiyacımız var bu sana yeter mi" dediği, Tuncay Özkan’ın “Paşam tabiki ben dün İlhan abiyi de ziyaret ettim ona da anlattım” “Benim kavgamın kiminle olduğu belli” “Eğer ben bu kavgadan dönersem eğer ben satış işlemini maddi bir menfaat veya başka birşey için yaparsam” dediği, A.H.Tolon’un “…biz yanındaki yerde yürümeye devam ediyoruz” “beni bir defa daha mutlu ettin ama sen onun hatasından geri dönmesini sağlayacaksın” dediği, bahse konu görüşme ile alakalı sorulan sorulara vermiş olduğu cevapta; Emin Ç.  ve Mustafa Balbay,  her Pazar saat:1100 da ART Televizyonunda program yaptıklarını, bu programlardan birinde, Balbay, televizyonunu sattığı için Tuncay Özkan’ı ciddi şekilde eleştirdiği, bunun üzerine Tuncay Özkan’ın da bir konuşması sırasında, SKY Türk te yapacağı programda, Mustafa Balbay’a misli ile karşılık vereceğini, Emin Ç.’ye aktardığı, Emin Ç.’de kendisine herhangi bir şekilde, Özkan ile görüşürseniz, bu şekilde karşılıklı kavganın fayda getirmeyeceğini, zararlı olacağını  hatırlatmasını istedikleri şeklinde beyanların bulunduğu, 
Tape No:6341 da kayıtlı 22.05.2008 saat:18.28 da M.E.Ç. ile yaptığı görüşmede;  A. H. Tolon’un “Görüşmeyi yaptım müsterih olunuz yarınki programda ne sözü geçen kişi nede kuruluş onun hedefi olmayacak bir tek kelime etmeyecek” dediği, M. E. Ç.’ın “…iyi güzel tamam çok güzel” “İyi karşı tarafın ekmeğine yağ sürmenin anlamı yok” dediği, A. H. Tolon’un “… hem karşı taraf var hemde şunu söyledim işte bizim hanımefendiler hepsi burda bizim komşu kulvarlarda yan yana yürüyen ve koşanlara çok ihtiyacımız var” “Yanımızda kulvarların çok olmasını istiyoruz” dediği, 

Tape No:6339 da kayıtlı 18.05.2008 saat:20.24 da Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Ben seni kucaklarım en az 1000 defa aradım ulaşamadım mesajda bıraktım biliyorum çok yoğunsun” dediği, T. Özkan’ın “Paşam telefonumu kullanamıyorum” “Şuanda açıldı ben Çorumdaydım Çorumda Türkmen şenliklerindeydim” dediği, A. H. Tolon’un “Biliyorum ben seni takip ediyorum”, “Ben Salihli Malihli ... ben Yaşar O. ile falan konuşuyorum şimdi önce şöyle söyleyeyim kim ne derse desin kim ne derse desin sen Tarihe geçtin arkadaş”  “Bir dakika arkadaş sen tarihe geçtin bir daha söylüyorum sen bizim gönlümüzdeki yerinde oturuyorsun” “Nereye satacaktım” dediği, T. Özkan’ın “Ya Paşam almadılar ya” dediği, A.H. Tolon’un “aldılarda vermedin mi kardeşim yani” dediği, T. Özkan’ın “Yani Paşam anlatsam var ya anlarsınız ya” “Paşam bedava vereyim dedim dedim ki şunu alın almıyoruz dediler bana ne dediler biliyormusunuz Paşam Siyaha düştün kapansınki sen Cezaevine düş ki Siyaseten Başarılı olun siz delimisiniz dedim ya” dediği, A.H.Tolon’un “Şimdi ben sana birşey söyleyeyim mi bugün Lütfen bak bak neler oluyor Bugün lütfen bir Vatan gazetesinde Y. B.’u oku oku niye çıkmadı orda konuşmadı ben biliyorum ben sebebini ama ne yazıyor orda 5 Bin kişi varmışta o adamlar orda yokmuşta olmaz olurmuyuz be Sahnenin dibinde nöbet tutuyoruz ya” dediği, T. Özkan’ın “Paşam 5 Bin kişi değil 1500 kişi Ispartada değilki 1500 sadece 1 kişi bile olsa yine konuşurum Paşam” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır şimdi Yürekten bahsediliyorda oraya bir ara fırsat olunursa Bin tane işin var kim bilir nerelerdesin” “Bak arkadaş birşey söyleyeyim kim ne derse desin en azından ben işin başından şu noktaya kadar biliyorum bugün herhalde E.Ç.ı falan izlemişsindir” dediği, T. Ö.’ın “Valla Mustafa Balbaydan bahsettiler midem bulandı paşam ya” dediği, A. H. Tolon’un “Hayır onun şimdi kafası şeye diyor ama arkasından diyor ki keşke ona vermeseydi diyor bak şimdi hep o keşkeler var hatta şöyle birşey dediler herhalde dinlemişsindir ya bir ara otursa Sayın ÇÖLAŞAN da dediki ben dinledim e zaten dedi çıktı bende dinledim seni saatlerce anlattı dedi anlattı bende şimdi Millete anlatıyorum burda ya diyorum ki kardeşim evdekiler dahil anlatıyorum bu adamcağız bunu satmazsa süründürürlerdi içeri alırlardı” dediği, Tuncay Özkan’ın “Tabi paşam bundan sonrasını beklemeden niye böyle bir davranış içindeler üstüne Pazartesi günü Bizim Kanal olarak Televizyon yayınına başlıyoruz”  “Bütün bunlar herşey ayarlandı benzinimiz bitmişti arabamızı sattık yeni model araba aldık benzin koyduk yolumuza devam ediyoruz” dediği, A.H.Tolon’un “Gözüm benim Ankaraya gelirsen beni ara lütfen” dediği, T.Özkan’ın “Memnuniyet ile Paşam yalnız size bir bilgi vermek isterim 2 gün önce beni E.Ç. aradı emin abi bana dedi ki Tuncay bizim Programımıza çıkmanı ve konuşmanı istiyorum bende Emin abi dedim memnuniyetle bugün için dün aradı beni dediki Tuncay şimdi sen anlarsın ne olduğunu senin çıkmana izin vermediler arkadaş özür diliyorum sana dedi benden dedi” dediği, 

10.ŞÜPHELİ BEYANLARI

Şüpheli Gürbüz Çapan’ ın emniyet beyanında; Ahmet Hurşit Tolon’ u isim olarak bildiğini, herhangi bir tanışıklığı ve ilişkisinin olmadığını, 

Tape No: 8001 de kayıtlı 01.07.2008 günü saat:20.36 sıralarında M.G. ile yaptığı görüşme sorulduğunda; İstanbul Milli Eğitim Müdür Yardımcısı M.  G. ile yaptığını, M. G.’ in Şener Eruygur ve Hurşit Tolon ile ilişkisinin olmadığını, görüşmenin sarhoş muhabbeti olduğunu beyan etmiştir.

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın emniyet beyanında; Ahmet Hurşit Tolon’ u 1. Ordu Komutanlığı döneminde tanıdığını, daha sonra sivil toplum örgütleri çalışmalarında görüş alış verişinde bulunduklarını, Ankara da toplantılara katıldıklarını, Miting düzenlediklerini, koordinasyon toplantılarının içinde yer aldığını, kendisiyle ilgili basında fazla yer verilmediği için sitemde bulunduğunu, Hurşit Tolon’ un,Kanaltürk televizyonunda program yaptığını hatırlamadığını, 

Tape No: 6340 da kayıtlı 22.05.2008 günü saat:20.36 sıralarında Hurşit Tolon ile yaptığı görüşme sorulduğunda; Kanaltürk’ü,Fettullahçı olduğu iddia edilen A.İ.’ e satmış olmasından dolayı Cumhuriyet gazetesi yazarları Mustafa Balbay ve C. A.’in kendisini ağır bir şekilde eleştirdiğini, Mustafa Balbay’ ın, E. Ç. ile birlikte ART de yaptığı programlarda ağır bir şekilde eleştirdiğini, E.Ç.’ın kendisinin televizyona çıkarak açıklama yapmasını istediğini, ancak Mustafa Balbay’ ın bunu istemediğini E.Ç.’ dan öğrenince Hurşit Tolon ile bu görüşmeyi yaptığını,  Hurşit Tolon’ un yanınızdaki yerde yürürken derken manevi destek vermek için söylemiş olabileceğini, 

Tape No:4294 de kayıtlı 13.03.2008 günü saat:21.54 sıralarında Hurşit Tolon ile yaptığı görüşme sorulduğunda;23 Nisan haftası olması nedeniyle çeşitli sivil toplum kuruluşlarının Ankara da düzenleyeceği ulusal egemenlik mitingi hakkında yaptıkları görüşme olduğunu, Hurşit Tolon’un, katılacaklar hakkında bilgi verdikten sonra, bu faaliyetin televizyonda duyurulmasını istediğini, 

Tape No:7515 de kayıtlı 17.03.2008 günü saat:16.48 sıralarında Hurşit Tolon ile yaptığı görüşme sorulduğunda;12 Nisan da yapılacak miting ile ilgili görüşme olduğunu, kendisinin miting de konuşmacı olmasına karşı çıkıldığı için kendisiyle görüştüğünü, daha sonra Hurşit Tolon ile buluşup buluşmadığını net hatırlamadığını, 

Tape No:7516 de kayıtlı 17.03.2008 günü saat:16.52 sıralarında Hurşit Tolon ile yaptığı görüşme sorulduğunda; görüşmedeki Erdal Şener’ in Genel Kurmay Başkanlığı eski baş hukuk müşaviri olduğunu, emekli olduktan sonra tanıdığını, Hurşit Tolon ve Erdal Şener ile buluşup buluşmadığını hatırlamadığını, 
Tape No:7590 da kayıtlı 12.04.2008 günü saat:14.53 sıralarında Evrim Bayraka ile yaptığı görüşme sorulduğunda; 12 Nisan mitinginde bazı şahısların konuşma yapmasını istemediğini, bu konuyu kendisine söyleyen Hurşit Tolon’ a da söylediğini, Evrim Bayraka ile bu konuyu görüştüklerini, 
Tape No:7889 da kayıtlı 18.04.2008 günü saat:20.24 sıralarında Hurşit Tolon ile yaptığı görüşme sorulduğunda; Görüşmeyi hatırlamadığını, Turan Çömez ile bir kez canlı yayın  programı sırasında görüştüğünü, 

Tape No:7735 de kayıtlı 01.07.2008 günü saat:08.43 sıralarında Adnan B. ile yaptığı görüşme sorulduğunda; iddiaların tamamen gerçek dışı olduğu, şahsına yönelik kasıtlı tutumun devam ettiğini, Hurşit Tolon’ un oğlunun Bahçelievler’deki evinin kapısının kırılarak eve girildiğine dair suç duyurusunun mevcut olduğunu, yalan haber yapılmasının söz konusu olmadığını, Hurşit Tolon ile yaptığı görüşmeden sonra Türkiye de sebep sonuç ilişkisi incelendiğinde herhangi bir provakatif eylemin olmadığını, 

Şüpheli Kemal Aydın’ ın emniyet beyanında; Ahmet Hurşit Tolon’ u, Ege Ordu Komutanlığı ve 1. Ordu Komutanlığı yapması nedeniyle medyadan tanıdığını, herhangi bir görüşmesinin ve diyalogunun olmadığını, 

19 numaralı belgede yazan, resim kareleri, Finans para kaynağı, Em. Md Bd. Bşk., ADD.9 masonlar bu adla, Mason locaları, Mart-20 Kent otelde Atatürkçü masonlar Hurşit Paşada vardı. şeklinde not sorulduğunda; Notta yazan Hurşit paşa sözü ile emekli Organeral Hurşit Tolon’ un kast edildiğini, ancak notu hatırlamadığını, 

Şüpheli Evrim Baykara’ nın emniyet beyanında; Hurşit Tolon’ u tanımadığını, 

Tape No:7590 da kayıtlı 12.04.2008 günü saat:14.53 sıralarında Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı görüşme sorulduğunda; görüşmeyi hatırlamadığını, ancak mitinglerle ilgili görüşmelerden biri olabileceğini, miting de kürsüye kimlerin çıkıp çıkmayacağına ilişkin konuşma olduğunu, anladığı kadarıyla Tuncay Özkan ve Hurşit Tolon ve kim olduğunu bilmediği, kaçakçı karı diye bahsettiği kişilerin kürsüye çıkmasını istemediğini bildiğini, 

Şüpheli Tanju Güvendiren’ in  emniyet beyanında; Ahmet Hurşit Tolon’ u,Genel Kurmay Askeri Savcısı olması nedeniyle tanıdığını, Futbol Federasyonun tahkim kurulu adayı olmayı düşündüğünü, Hurşit Tolon’ un da H. D. ile dostluğunun olduğunu öğrendiğini, Hurşit Tolon’ dan referans olmasını istediğini, Ankara Merkez Ordu evinde görüştüklerini, Hurşit Tolon’ un yanında H. D.’ ı telefon ile arayıp kendisinden bahsettiğini, daha sonra H. D. ile görüştüğünü, ayrıca Hurşit Tolon ile bir keresinde de yazıhanesinde görüştüğünü beyan etmiştir. 

Şüpheli Selim Utku GÜMRÜKÇÜ’ nün  emniyet beyanında; Hurşit Tolon ile bir kez ADD toplantısında karşılaşıp tanıştığını,

Şüpheli Sinan Aydın Aygün’ün emniyet beyanında; Hurşit Tolon’u emekli olduktan sonra protokollerde ve kokteyllerde tanıdığını beyan etmesine rağmen birçok etkinliği birlikte ATO tesislerinde organize ettikleri anlaşılmaktadır.  

Şüpheli Habip Ümit Sayın, tutuklu Erkut Ersoy’un Bilgisayarındaki e-mail incelemesinde, 11.02.2008 tarihinde hersey-konusulacaksa@yahooogroup.com adresinden ikincikurtulus@yahoogourups.com gönderilen ERGENEKON liderinden Halka mesaj başlıklı E-postada “Tarih: 19.06.2005 …umitsayin: teknik istihbaratı dahil etmiyorum yani telefon ve oda dinleme gibi, umitsayin: onlar jandarmada, umitsayin:  ……bu rapor Hurşit Tolon’a ve yaşar b.’ye verilecek … yazan dokümanlar sorulduğunda; yazışmaların genel itibarıyla doğru olduğunu, 

 
Mail adreslerinin yapılan incelemesinde, 30.12.2007 tarihinde   umitsayın@gmail.com adresinizden alaettin18@yahoo.com, dvdarsivim@yahoo.com, hidayetva@yahoo.com, HTolon@TTNET.NET.TR, avci@gmail.com, Kenzi Suner,  N R, nkkaya, nkkaya1, RB, rehataskesen  S.Arıkan, Sener Eruygur’un adreslerine, herkesın yenı yılını kutlar, Turkiye Cumhurıyetının hızla tasfıye edılmekte oldugu … hatta PKK'YI da BBG gıbı ızleyen  bır turkıye getırmesınıdılerım! 

…Turk Sılahlı Kuvvetlerı ne yazık ki Artık Mustafa Kemal'ın ordusu degıldır, …

 … MİT ve TSK gibi Kurumların görevlerini yapamamalarıdır, yaptırılmamalarıdır. Bu Kurumlar Turkıye Cumhurıyetıne Ve Mustafa Kemal Ataturk'e ihanet etmıslerdır. …

Turkıye Cumhurıyetının Yıkılmasına Seyırcı Kalan Turk Sılahlı Kuvvetlerının Vatan Sevgısı Anlayısını (!!!!!!!!) Tebrık Eder,.

Kendı Isımlerını 'En Buyuk-Anıtlarla'  Ozdeslestıran Komutanlar, Bırakın Anıt Olmayı Bir Mınyatür Kumbet Bıle Olamamıslardır. …

… Korkak Komutanlar ve Uc Yıldızlı-Dort Yıldızlı Kuklalar Istemıyoruz.,…yazdığı sorulduğunda; 

Böyle bir mail kesinlikle göndermediğini, o günün Cumartesi akşamından Pazartesi sabahına kadar gmail.com uzantılı mail adresine girmediğini, o sırada birilerinin kendisinin mailine girerek sorulmuş maili paşaların adreslerine ya da başka yerlere bahse konu mesajı göndermiş olunabileceğini, bu konu ile ilgili Kadıköy Savcılığına suç duyurusunda bulunduğunu, böyle bir mailin gönderildiğini K. S. ve H. V. paşaların kendi mail adresine cevaben göndermiş oldukları mesajlardan öğrendiğini, beyan etmiş isede sanık Habip Ümit Sayın’ın yaptığı görüşme içeriklerinin de benzer olduğu aynı şekilde tahrik edici konuşmalar yaptığı.

Şüpheli Mehmet Ufuk Büyükçelebi’nin emniyet beyanında; Hurşit Tolon’u yaklaşık 6 yıldır tanıdığını, katıldığı bir resepsiyon sırasında Ege Ordu Komutanı olduğu dönemde tanıştıklarını, dostane bir ilişkilerinin olduğunu, 1. Ordu Komutanlığından emekli olduktan sonra Ankara ilinde ikamet etmeye başladığını beyan etmiştir.

Tape No:4309 da kayıtlı 18.03.2008 tarihinde Hurşit Tolon ile yaptığı görüşme ile beyanında, bir numara derken Genel Kurmay Başkanı Y. B.’ı kast ettiğini, Y. B. ile Hurşit Tolon gibi samimi olduğunu, Y. B. ile aracı koymadan rahatlıkla görüşebileceğini, görüşmenin yapıldığı tarihte kendisi bir tatbikatta olduğu için Ankara’da değildi, Hurşit Tolon ve Y. B. ile ailece görüştükleri için kendisine gördüğünde görüşmek istediğini söylemesini rica ettiğini beyan etmiştir.


Şüpheli İlker Güven’in emniyet beyanında; Hurşit Tolon’u 1979 yılında ataşelik için Ankara’da istihbarat kursunda karşılaştığını, başka herhangi bir birlikteliğinin olmadığını, beyan etmesine rağmen mevcut görüşme kayıtlarında kendisiyle sürekli görüşme yaptığı Mehmet Şener Eruygur tarafından verilen talimatlar doğrultusunda Ahmet Hurşit Tolon’ ile görüştüğü anlaşılmaktadır. 

Tutuklu Habip Ümit Sayın’ın alınan ek ifadesinde; şifreli teknik takip 01 ve teknik takip 02 nocode isimli word dosyalarıyla ilgili, 29.06.2005 tarihli istihbarat bilgi formu ile 7 Temmuz 2005 tarihli istihbarat bilgi formu 2 isimli belgeleri kendisinin hazırladığını, gereğinin yapılması için 1. Ordu Komutanlığı İstihbarat Başkanlığında görevli Albay M. C.’a verdiğini, Albay M. C.’ın Hurşit Tolon’un emri ile kendisinden o tarihlerde bu şeklide bir bilgi istediği için belgeleri hazırlayıp verdiğini beyan etmiştir.


Tutuklu Habip Ümit Sayın’nın Başsavcılığımızda alınan ifadesinde özetle; Hurşit Tolon ile irtibatının 1. ordu Komutanlığı yaptığı dönemde kendisini zaman zaman çağırdığını, üniversite ile alakalı bilgi aldığını, halen telefonda görüştüklerini beyan etmiştir.


Şüpheli Güler Kömürcü’nün Başsavcılığımızda alınan ifadesinde özetle; Tape No: 1411 de kayıtlı 26.12.2007 tarihinde Hurşit Tolon ile yaptığı görüşme için beyanında; bu görüşmeyi MİT ile ilgili yazacağı yazı öncesi birçok kişi ile görüştüğünü, Hurşit Tolon ile de görüştüğünü, bu görüşmede onlardan biri olduğunu, MİT  müsteşarının atanması kulisleri ile ilgili güncel görüşme olduğunu, görüşmenin güncel içerikli olduğunu, beyan etmiş ise de, yukarıda mevcut görüşme içeriği göz önüne alındığında yapılacak haberin şekline kadar Ahmet Hurşit Tolon’dan talimat aldığı anlaşılmaktadır.  

Tape No:6871 de kayıtlı 03.06.2008 günü saat: 09.52 sıralarında M. K. ile yaptığı görüşme sorulduğunda; ismini hatırlamadığı ancak Hurşit Tolon’a yakın olan birisinin yanına geldiğini, Hurşit Tolon’un bir siyasi parti kurma hazırlığında olduğunu, kendisinin de il başkanı olmasını teklif ettiğini, Hurşit Tolon’un işçi partisine gidişini yadırgadığı için vukuatlı derken onu kast ettiğini beyan etmiştir.

Şüpheli Adnan Türkkan’ın emniyet beyanında; Tape No:6318 da kayıtlı 05.05.2008 tarihinde S. Y. ve Hurşit Tolon’un yaptığı görüşme sorulduğunda; Hurşit Tolon’u şahsen tanımadığını, herhangi bir ilişkisinin de olmadığını, S. Y.’in Ankara ilinde öğrenci olduğunu, Türkiye Gençlik Birliğinin üyesi olduğunu, kendisiyle TGB üyeliği dışında bir ilişkisinin olmadığını, S. Y.’in Hurşit Tolon ile ne gibi bir ilişkisinin bulunduğunu bilmediğini, Hurşit Tolon’un vermiş olduğu görevin ne olduğunu bilmediğini, zaten Hurşit Tolon’un TGB’ye böyle bir görev veremeyeceğini aynı görüşmeyle alakalı savcılıkta, pe, , görüşmede bahsedilen 16-19 Mayıs da yapılacak yürüyüşlerde Hurşit Tolon’a bilgi verildiği, Hurşit Tolon’un “ben sizin için her deliğe koşuyorum” demesinden bir şey anlamadığını, kendilerine açık bir desteğini de bilmediğini, beyan etmiş ise de şüpheli Adnan Türkkan’ın aynı zamanda ADD yönetim kurulu üyesi olduğu. Bu yönüyle de Mehmet Şener Eruygur’a bağlı olarak faaliyetlerde bulunduğu anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’un Başsavcılığımızda alınan ifadesinde; Ümit Sayın’ı ordu evinde Hurşit Tolon’un tanıştırdığını beyan etmiştir.

Şüpheli Mustafa Ali Balbay’ın Başsavcılığımızda alınan ifadesinde; Hurşit Tolon’u kamuoyunun tanıdığı kadar tanıdığını beyan etmesine rağmen kendisiyle 38 kere telefonda görüşme yaptığı anlaşılmıştır.

Tape no:5027 de kayıtlı 22.05.2008 tarihinde E.Ç.  ile yaptığı görüşme sorulduğunda; 

E. Ç. Tuncay Özkan’ın kanalının satışı ile ilgili SKY Türk televizyonunda E. A.’in programına çıkacağını daha önce söylediğini, kendisinin de E.Ç.’a programda kendisi aleyhinde bir şey söylemesi halinde cevap vereceğini söylediğini, görüşmeden sonra E. Ç.’ın tekrar kendisini arayıp bu görüşmeyi yaptığını, Hurşit Tolon’un Tuncay Özkan ile görüştüğünü, kesinlikle kendisi aleyhine konuşmayacağını ilettiğini, kendisinin Hurşit Tolon, E.Ç. ve Tuncay Özkan arasındaki diyalogun dışında olduğunu beyan etmiştir.


Tape no:5046 da kayıtlı 08.06.2008 tarihinde Mustafa Özbek ile yaptığı telefon görüşmesi sorulduğunda; 

Görüşmeyi Mustafa Özbek ile yaptığını, bir ay önceki görüşmeden bahsettiği tayin işi ve siyasi hareket başlatma çabalarıyla ilgili görüştüğünü, kendisinin Hurşit Tolon ve Turan Çömez ile ne gibi bir diyalogu olduğunu bilmediğini, bu konuda Hurşit Tolon ile görüştüklerini kendisine aktardığı bir görüşme olduğunu, 

Şüpheli Adnan Bulut Başsavcılığımızda alınan ifadesinde; Tape no:7735 de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; bu konuda Tuncay’dan talimat almadığını, kendisine “Hurşit Tolon’un kapıları kırılıyor, bunu yay” deyince habercilik refleksi ile bunu Erdoğan A.’a söylediğini, başka bir yeri aramadığını hatırlamadığını beyan etmiştir. 

Şüpheli Levent Temiz’in Başsavcılığımızda alınan ifadesinde; Sanık Habip Ümit Sayın’ın üst aramasından elde edilen 14 sayfalık dokümanın yapılan incelemesinde; 

“Emin Gürses, Güler Kömürcü, Behiç Gürcihan, M. K., N.M.Y., Zekeriya Öztürk, Adil Serdar Saçan, R. T., Sevgi Erenrol, Levent Temiz, S. T., Hurşit Tolon, T. T., Şener Eruygur, Y. A., İşçi Partisi, Doğu Perinçek, M. P., Ergun Poyraz, V. S. Orhan Tunç’un da olduğu çok sayıda emekli) muvazzaf asker ve sivil kişilerin isim ve telefon numaraları bulunan A-4 kağıdın dikine ikiye ayrılmış şekilde yazılmış isim ve telefon listesi.” şeklinde yazan doküman sorulduğunda; Ümit Sayın ile irtibatını anlattığını, telefon numarasını da o dönemde yazmış olabileceğini beyan etmiştir.

M. Zekeriya Öztürk”den elde edilen nec_laptop(hitachi_30031657007 marka bilgisayar hardiski içerisindeki sayin_guler_komurcu.doc isimli dosya içerisinde; Bu Oluşumların Başındakiler ……, Emekli Tuğgeneral Veli Küçük …… AKP’li Turhan Çömez …. birinci Ordu Komutanı emekli Org. Hurşit Tolon, eski Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur (Atatürkçü Düşünce Derneği genel başkanı)…. NATO eski Özel Harp Dairesi'nde başkanlık görevi de yapmış olan Fikri Karadağ, …. Vatansever Kuvvetler Güçbirliği Hareketi Derneği'nin Genel Başkanı Taner Ünal, …. Yüzbaşı Muzaffer Tekin, .. emekli astsubay Mahmut Öztürk, Danıştay saldırganı Alparslan Arslan, emekli Binbaşı Zekeriya Öztürk, ….Kemal Kerinçsiz … İstanbul Ülkü Ocakları eski başkanı Levent Temiz, Türk Ortodoks Patrikhanesi'nden Sevgi Erenerol … Bekir Öztürk .. İP Genel Başkanı Doğu Perinçek, .. Sedat Peker MHP’li Mehmet Gül … ve daha pek çok kişi,

Ayrıca bu tür oluşumlara destek veren bazı kurumlar; Türkiye Kamu-Sen, Türkiye Esnaf ve Sanatkârları Konfederasyonu, Toplumsal Düşünce Derneği, Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD), Türkiye Emekli Astsubaylar Derneği, Hacı Bektaş-ı Veli Kültür Vakfı şeklinde yazan doküman sorulduğunda; Mehmet Zekeriya Öztürk bilgisinin olmadığını, isminin neden geçtiğini bilmediğini, kişinin şahsi düşüncesi olduğunu, kendisiyle alakalı olmadığını beyan etmiştir.

11.Tanık Beyanları:

17 numaralı Gizli Tanık’ın alınan ifadesinde özetle; Kuvayi Milliye Derneği içerisinde Veli Küçük’ ün Cumhuriyet muhafızları adında bir birim oluşturduğunu, işe almak istediği 1500 kişiyi bu amaçla istediğini, güvenlik şirketi görüntüsü altında bu kişilerin eğitileceğini, bu kişilerin öncülünde diğer sivil toplum kuruluşlarının da katılımı ile Ankara da meclis önünde büyük bir kalabalığın toplanacağını, toplanan insanların birden bire ceplerindeki kalpakları, bordo ve siyah bereleri takarak meclise yürüyeceklerini, kalabalığın önünde bu oluşumda yer alan Hurşit Tolon ve diğer emekli paşaların yer alacağını, meclisi koruyan askeri birliğin bu kişileri gönünce direnemeyeceklerini anlattığını, bu fikrin hayata geçirilmesi için İstanbul Yeşil direkteki tekstilcilere 10.000 adet kalpak ve bere siparişi verildiğini, bunları Veli Küçük’ ün azerbaycan’dan temin edip getireceğinin de konuşulduğunu, anlattıklarının kendisinin uydurması olmayıp bizzat Mehmet Fikri Karadağ’ ın ağzından duyduğunu, beyan etmiştir.

Bilgi sahibi Tayfun Güler emniyette alınan ifadesinde;

Emekli emniyet Müdürü R. A. U.’ın Zeytinburnu’nda bulunan askeriyeye ait ağır bakım tesislerinin altında Bizans dönemine ait altın olduğunu, altınları çıkartmak için kendisinden yardım istediğini, ilerleyen günlerde Eyüp Çeribaşı camii imamı Ö. K.’ya anlattığını, ilerleyen günlerde R. A. U., A. K., Ö.K., M. M., B. D. ile toplantı yaptıklarını, devlet kurumları ile ilişkisi iyi olan Kızılay Kartal Şube Başkanı R. C. K. den yardım almaya yarar verdiklerini, daha sonra konuya Gülhan albay, MİT’den Yavuz kod adlı M. S. ve Muzaffer kod adlı Z. A.’ın da dahil olduklarını, iki milyar masraf yaparak malzeme aldıklarını, ancak Albay Gülhan’ın daha sonra kararından vazgeçtiğini, bunun sebebinin ise kendilerinden habersiz belirtilen yerden yüklü miktarda altın çıkartıldığını, altınların zırhlı araçlarla Kemerburgaz’daki kışlaya taşındığını öğrendiğini, R. A. U.’ın bu durumu fotoğrafladığını, beyan etmiştir.

Olayı açığa çıkartabilmek için Ö. K. vasıtasıyla emekli Kurmay Albay M. Y.ve avukat G. K.’nın Ankara da emekli general Ç. U. ile görüştüklerini, Ç. U.’ın da kendilerini 1. Ordu Komutanı Hurşit Tolon’a yönlendirdiğini, Hurşit Tolon ile görüştüklerinde, Hurşit Tolon’un başından savmak için olayı geçiştirdiğini, panikleyip bozarıp kızardığını öğrendiğini, bu gelişmelerden sonra 1. Ordu Komutanlığından iddiaların doğruluğunu gösteren bir bulguya rastlanılmadığına dair Tümgeneral U. U. imzalı yazı geldiğini, bunun üzerine Trakya da iş adamı ve kolej sahibi olan R. Ç.’a konuyu anlattıklarını, R.Ç.’ın Hurşit Tolon’un yakın arkadaşı olduğunu öğrendiğini, Rasim Ç.’ı arkadaşı Ö. K.’ya sorduğunda ise “derin devletin bir numaralı adamıdır” şeklinde cevap aldığını, Hurşit Tolon’un devir teslim töreninden sonra paranın alınacağını söylediğini, ancak bu süreç içersinde herhangi bir gelişme olmadığını beyan etmiştir.  Bu konuyla alakalı evrakın görevsizlik kararıyla ilgili yer savcılığına gönderilmiştir.

Bilgi sahibi Müslüm Öztürk’ün emniyet de alınan ifadesinde; Kendisinin OHAL Gaziler ve Şehit Aileleri Derneği’nin başkanlığını yaptığını, 10.04.2006 günü şehit Yarbay Alim Y.’ın Kocatepe camiindeki cenaze törenine katıldıklarını,  şehit Alim Y.’ın eşinin yanına başsağlığı dilemek için gittiklerinde Hurşit Tolon ile karşılaştıklarını, kendilerine “Çocuklar burada ne işiniz var, neden bağıran grubun içinde değilsiniz” diye bir açıklama yaptığını, o dönemde şehitler çoğaldığından Hurşit Tolon tarafından sorumlusu hükümet olarak gösterildiğini,  onların ortak hedeflerinin kendilerini sokağa dökmek olduğunu, 

Ayrıca Hurşit Tolon’ un Ege Ordu Komutanı olduğu dönemde İzmir ilindeki bir gazi sergisine gittiklerini, burada Ege Ordu Komutanlığı Makamına topluca gittiklerini, Hurşit Tolon’u ilk defa görüp tanıdığını, Hurşit Tolon emekli olduktan sonra Y. Y. tarafından Hurşit Tolon ile bire bir tanıştırıldığını, ilerleyen günlerde Hurşit Tolon ile yüz yüze ve telefonda görüşmelerinin olduğunu, bir görüşmesinde Diyarbakır dernek başkanı Ahmet Büyükburç ile beraber Cinnah caddesi paralelinde bir arka sokakta kendisine ait yazıhanede görüştüklerini, yaptıkları görüşmelerde, şehit aileleri derneği yöneticileri olarak her zaman bir araya gelmelerini istediğini, o tarihlerdeki şehit artışının sorumlusu olarak hükümeti gösterdiğini, şehit aileleri ile hükümeti karşı karşıya getirip hükümetin istifa etmesi yönünde eylem yapmalarını istediğini, 

2004 yılında Turhan Çömez’in milletvekili olduğu dönemde, hükümet tarafından şehit ve gazileri kapsayan 13 genelge 3 tane kanun çıkartıldığını, bu nedenle Başbakanı ziyaret edip plaket vermek istediklerini, Turan Çömez’in daha önceden Başbakanın özel kalem müdürlüğünü yaptığını bildiği için yönetim kurulu üyeleri Erarslan Şengül, Hüseyin Alabaş ve İsmail Bölükoğlu ile birlikte Turan Çömez’in meclisteki odasına gittiklerini, Turan Çömez’e konuyu anlatıp Başbakan ile görüşmek için yardımcı olmasını istediklerini, Turan Çömez’in “şehidimize kelle diyen Apoya sayın diyen bir Başbakana ödül mü vereceksiniz” dediğini, Turan Çömez’in Cumhuriyet Mitingleri ile alakalı sekreteri aracılığı ile kendisiyle görüşme talebinde bulunduğunu, ancak yaşamış olduğu bu olaydan dolayı amaçlarının farklı olduğunu düşünerek görüşmediklerini, 

Yine Doğu Perinçek’in daveti üzerine, Bursa Dernek Başkanı Hemşire Yıldız N. ile birlikte İşçi Partisi Genel Merkezine gittiklerini, Doğu Perinçek’in yanında Vural S.’ı gördüklerini, kendilerine şehit ve gazi aileleri olarak partisinden milletvekili aday adayı olmalarını istediklerini, kendilerini idare edenlerin Türk olmadığını söyleyerek Musa’nın Çocukları isimli kitabı okumalarını önerdiklerini, Cumhuriyet mitinglerinde şehit ve gazi aileleri derneği olarak yardımcı olmalarını istediklerini, etkinlikler için kendilerinden ve partilerinden faydalanabileceklerini söylediklerini, hatta bazı şehit aile derneklerinin bu söylemlere inanıp sokağa döküldüklerini, mevcut hükümeti bu şekilde çıkmaza sokmaya çalıştıklarını, bu görüşmeden sonra Yıldız N.’ın Diyarbakır’dan bağımsız milletvekili adayı olduğunu, dernek içersinden edindiği bilgilere göre Yıldız N.’ın finansörlüğünü Doğu Perinçek’in üstlendiğini duyduğunu, Yıldız N.’ın Diyarbakır’dan aday gösterilmesinin sebebinin İşçi Partisinin bu ilden seçime katılmaması olabileceğini, Diyarbakır’daki derneğe Hurşit Tolon’un girişimleriyle bir oto alındığını, parasının nasıl ve ne şekilde ödendiği konusundan bilgisinin olmadığını, otonun Bursa’dan getirildiğini, plakasının Bursa plakası olduğunu, rakam ve harf guruplarını bilmediğini, 


Gazete de çıkan haberlerden sonra Hurşit Tolon’un oğlu Tolga Tolon’un kendisini cep telefonundan arayıp “açıklamalarının zamansız yapılmış bir açıklama olduğunu” söylediğini, gazete de çıkan açıklamaların tamamının kendisine ait olduğunu beyan etmiştir.

 


Bilgi sahibi Mehmet Ali Özaltın’ın emniyet de alınan ifadesinde özetle; 1993 yılından itibaren Türk Metal Sendikasının Manisa Şube Başkanlığını yaptığını, genel başkanları Mustafa Özbek’in talimatı ile Saruhanbey federasyonunu kurduğunu, bunun için altı derneği bir araya getirdiğini, başkanlığını kendisinin yaptığını, üyelerinin çoğunluğunun sendikaya üye kişilerden oluştuğunu, İzmir ilinde yapılan Cumhuriyet mitinglerine destek olduklarını, harcamaların sendikanın imkânları ile yapıldığını, Bursa ilinde yapılan mitinge de genel merkezin talimatı ile zorunlu olarak katıldıklarını, 24.06.2007 tarihindeki Bursa mitingine gittiklerinde oradaki tüm talimatları HURŞİT Tolon’dan aldıklarını, konuşmacıların sırasını bile Hurşit Tolon’un belirlediğini, otobüslerin parasını da baskı ile işverenden sağladıklarını, ancak toplu sözleşmelerde sorun yaşanmaması için bu isteklerine yerine getirdiklerini, İstanbul ilinden katılanlara en büyük desteği Koç Grubu’nun sağladığını, 


2007 yılı Aralık ve 2008 yılı Mayıs ayı içersinde Türkiyem Topluluğu üyeleri siyasi parti kurmak için üç gün Ankara ilinde Büyük Anadolu otelinde toplantı yaptıklarını, toplantıya Hurşit Tolon, Osman Ş., Alaaddin P., Mustafa Balbay, Profesör Dr. Yaşar H.’nun katıldığını, bu toplantılarda mevcut hükümete karşı yeni bir hareket oluşturulması gerektiğini söylediklerini beyan etmiştir.

12. İsminin Geçtiği Telefon Görüşmeleri:

Tape: 1423 11.01.2008 tarihinde M. Zekeriya Öztürk ile görüşmesinde özetle;  G.Kömürcü’nün “Duyurmuşlar Güler Kömürcüde katılıcak diye” “Tanınmış gazteci Y. B., Güler Kömürcü, E. Ç. da aramızda olacak ve B. C. aynı zamanda” “Şener Eruygur, İ. D., M. H., Mustafa Özbek, H.K.,Tuncay Kılıç ,Hurşit Tolon” “Tanıyon mu bunları V. S., S. S., T., Y. O.” “U.S. onun için yani ... K. İ.” “U.S. dalga geçtik hatta bu böyle olur mu Sharten da diye” dediği,  M.Z.Öztürk’ ün “Ekırklar Tekkesi” dediği tespit edilmiştir.

Tape :3831’de kayıtlı, 11.02.2008 günü saat: 21.56 da Doğu Perinçek’in Şule …. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; bir toplantının bittiğinden bahsederek “.. gelince anlatırım Hurşit Tolon'un selamı var sana” dediği, Telefon görüşmesi sorulduğunda; Sözü edilen toplantının, Milli Egemenlik Hareketi toplantısı olduğunu, toplantıda Emekli Orgeneral Hurşit Tolon’un da bulunduğunu, eşi Şule’ye de selam söylediğini, beyan etmiştir.

07.03.2008 günü saat: 10.35’de Doğu Perinçek ile Bedri..? isimli şahıs arasındaki telefon görüşmesinde özetle; 

Aralarında bir süre merhabalaştıktan sonra düzenlenecek olan bir ekonomi toplantısından ve bu toplantıya konuşmacı olarak katılacak kişilerden bahsettikten sonra, Tümep’in bir yemekli toplantısına değindikleri ve bu toplantı ile alakalı olarak Bedri’nin “Ya şimdi aslında çok benim beklemediğim bir katılımdı herkes vardı orda. İlhan Selçuk, Hurşit Tolon, Şener Eruygur, YARSAV Başkanı, bu Danıştay, Yargıtay, Üniversitelerden bayağı seçkin bir topluluktu 70 kişi vardı Şener Eruygur bayağı da uzun sürdü yedide başladı on birde bitti, dört saat süren toplantı oldu. Şener Eruygur yani bir araya gelmek gerekir, Ulusalcıların birleşmesi gerekir diye özeti bu olan birazda halkı suçlayan, bu cumhuriyet mitinglerinde toplandı bu kadar kalabalıklar ne oldu, bir şey çıkmadı öyle bir konuşma yaptı.” dediği, ..Bedri’nin “Sonrasında İlhan Selçuk en sonunda bir kapanış konuşması yerine geçecek bir konuşma yaptı, ama oda böyle Orduya karşı kırgınlığını ve eleştirilerini özeti oydu yani. Bu hem Irak’tan çekilme konusu hem de genel olarak tutumuyla ilgili böyle çok şeyler bekleyen ve beklediğini bulamayan bir hayal kırıklığı içerisinde özeti o olan bir konuşma yaptı” dediği, … ve toplantıya S.U.isimli yaşlı bir paşanın da katıldığını belirttikten sonra görüşmenin sona erdiği anlaşılmıştır.

Tape: 406, 27.09.2007 tarihinde Ali T.T. ile görüşmesinde özetle; Erkut’un “Merhabalar Ali bey nasılsın, ben Erkut Özel Büro istihbarat grubu yöneticisiyim” “Bizim ismimizi duydunuz mu Özel Büro çalışmaları hakkında bilginiz var mı Ali bey” dediği, Ali T. T.’un “Şu anda açıkcası bilemiyorum, ama siz nerden ulaştınız bana bi onu iletebilirsiniz” dediği, Erkut’un “Bir arkadaşımız vasıtasıyla ulaştık size, sizin telefonunuzu verdiler, bizim şimdi bazı çalışmalarımız var internet üzerinde özellikle, bu konuda şimdi babanızla, biz kendimizi, faaliyetlerimizi anlatmak istiyoruz, bir çayını içmek istiyoruz, bayram civarı yani bayramdan sonra da olabilir bayramdan öncede olabilir o noktada bir arkadaşımızda sizin telefonunuzu verdi burdan ulaşabilirsizin Komutanımıza dedi” “Bende o amaçla sizi rahatsız ettim kusura bakmayın”  dediği, Ali.T.T.’un “Yo estağfirullah yanlız bu noktada biliyorsunuz hele ki böyle bi şey talepte bulunmanızdan dolayı öncelikle arkadaşımın kim olduğunu bilmem gerekiyor”  dediği, Erkut’un “Ben onu öğreneyim bir arkadaşımız bana iletti bizim gruptan ben tabi kimin ilettiğini yani arkadaşımıza kimin ilettiğini ben bilmiyorum ama” dediği, Ali T.T’un “O benim için önemli, ben tabi ki onun teyidini almaya müteakip eğer uygun bir şey olursa, tabiki talebinizi zevkle iletirim, ama tabi sizin iştigal alanınızla ilgili de biraz bilgi almak isterim” dediği tespit edilmiştir.

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda,        

1
Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK
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2
Engin AYDIN
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3
Doğu PERİNÇEK
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4
Mustafa ÖZBEK
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5
Erhan GÖKSEL
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6
Sinan Aydın AYGÜN
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7
Tuncer KILINÇ
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8
Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ
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9
Kemal KERİNÇSİZ
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10
Muhittin Erdal ŞENEL
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11
Halil Kemal GÜRÜZ
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12
Turhan ÇÖMEZ
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13
Habib Ümit SAYIN
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14
Mecit HAZIR








1
15
Mustafa Ali BALBAY






38
16
Ünal İNANÇ
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17
Tanju GÜVENDİREN
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18
Birol BAŞARAN
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19
Güler KÖMÜRCÜ
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20
Anet SAHAKYAN
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21
Ahmet Tuncay ÖZKAN
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22
Mehmet Şener ERUYGUR






43
Kere görüştüğü tespit edilmiştir.

e. Delillerin ve Hukuki Durumun Değerlendirilmesi 

Tape No:6006, da kayıtlı 13.02.2008 saat:12.01 de şüpheli Mehmet Şener Eruygur  T.A. ile yaptığı görüşmede; T.A.’nın “dün platformdaki şeyler temsilciler eee bir araya geldiler ve Sema hanım da bildiriyi okudu”  “Ondan sonra da bundan sonrada işte halka da bu duyuruyu yapmış oluyoruz” “Hareketimizi başlattık diyoruz güzeldi yani güzeldi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Tamam şimdi şeyin Hurşit in şimdi böyle ortada merkezi bir pozisyon takındığını ifade ettiler bana” dediği, T.A.’nın “Ne gibi” diye sorduğu, Mehmet Şener Eruygur’un “Yani böyle bu işin düzenleyicisi biziz gibi” dediği, T.A.’nın “düzenleyicisi gibi mi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “evet evet” dediği, T.A.’nın “ha bilmiyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “… şimdi komutanım bu ayın on beşine” “biz artık ilan etmemiz gerekiyo Atatürkçü Düşünce Derneği biz başka türlü ayakta tutamayız” “tamam bunu ilan ettiriyorum yani başka türlü çözümümüz yok biz şeye yaparız ııı etkisiz hale geliriz onbeşte fena bir tarih değil iyilik içinde hemen” dediği, T.A.ın “doğru” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “biz artık hemen onu söylüyoruz bir, ikincisi bu Metin G.’i” dediği, T.A.ın “bu gün mü söylüyorsunuz onu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “neyi bu gün söyleyecez artık” dediği, T.A.ın “onbeş Martı mı” dediği, …….“Bu adamın artık bizimle beraber olması bence şey haline geldi ne zaman yapılacak bu Ulusal Birlik Hareketi toplantısı” dediği, T.A.ın “Sen ne zaman istersen senin geldiğin zamanda yapalım” dediği, …. T.A.ın “Hurşit paşam yanımda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “ben onla da konuşayım” dediği, .., Hurşit Tolon’un “çok güzel oldu harikulade ama sizi burada aradık onu söyliyeyim yani hakkatten burada olmanız gerekiyordu şeyde kürsüde kürsüde” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Kürsüdemi” dediği, Hurşit Tolon’un “Tabii” “Efendim çok olağan üstü bir ağırlık” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Güzel güzel tamam zaten yavaş yavaş konur merak etmeyin” dediği, Hurşit Tolon’un “Türkyem grubu katıldı çok güzel oldu çok çok güçlü oldu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi Hurşit paşam” “bu ayın on beşini ben açıklamak zorundayız” dediği, Hurşit Tolon’un “Hayır açıklamayın efendim” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ama bize aşağıdan şey var” dediği, Hurşit Tolon’un “Açıklamayın açıklarsanız yine aynı şey olur onu bi konuşalım öyle onu açıklarsanız ben yokum hemen”dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “o zaman bizde başka bir tarihte” dediği, Hurşit Tolon’un “bakın konuşalım diyorum onun için bakın” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “E olmadı bu” “Yani bu şimdi ikisini” dediği, Hurşit Tolon’un “Hayır ikisini siz karar vermiş olursunuz o zaman hani beraber karar vercektik” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ben yokum diyorsun” dediği, Hurşit Tolon’un “Hayır şimdi verdim derseniz olmam diyorum” “şimdi bakın burada oturalım zaten anıtkabire gidiyoruz  şimdi orda hemen konuşalım oldumu komutanım” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi orda konuşsanız müsait olmaz mı” dediği, Hurşit Tolon’un “Şimdi Bülent bey de geldi bakın hemen şimdi geldi yine komutanımda burda” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şunu söylüyorum” “Bizim böyle bir şey yapmamız gerekiyor” dediği, Hurşit Tolon’un “Efendim haklısınız yüzde yüz de onbeşmi onsekizmi onyedimi yani herkesin bir yani” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Öyle empoze edelim olmaz mı onbeşinde empoze etmeye çalışalım” dediği, Hurşit Tolon’un “Şimdi bir şey söyleyecem Türkyem var diğer teşkilatlarla beraber tamam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Onbeşine öneriyoruz” dediği, Hurşit Tolon’un “Ha onun için açıklamayın birlikte evet denilene kadar onu demek istiyorum” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “İşte tamam bir an evvel yapmamız lazım bu gün bunu  yapmazsak dağılma noktasına geliriz” dediği, Hurşit Tolon’un “Komutanım tekrar arz ediyorum şimdi bu gün yarın bu konuşulur hemen olur ama siz açıklarsanız o zaman içerde kıyamet kopuyor ikiyi açıkladınız dün kiyamet koptu yoktunuz onu Tamer paşam anlatmıştır herhalde size” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Şimdi ne yapacaz o zaman” dediği, Hurşit Tolon’un “Efendim şunu yapacaz” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Ya lütfen bugün görüşün diyorum ben sizden bunu istirham ediyorum” dediği, Hurşit Tolon’un “Bende diyorum ki konuşup dönücem size zaten diyorum” dediği ve görüşmeye T.A.ın devam ettiği, T.A.ın “Şimdi konuşacaz konuşucaz onu” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Görüşün başka türlü bizim işimiz çok sıkıntıya giriyor” dediği, T.A.ın “Biz konuşuruz şimdi bağlarız tamam” “Konuşucaz ben sana bildiririm” dediği tespit edilmiştir.

Konuşma içeriğinden 14 Martta açılan AKP kapatma davasıyla alakalı konuşmalar olduğu ve bu davanın açılacağını 1 ay önceden kendi üyelerine dağılmamak için açıklamak zorunda olduklarını konuştukları anlaşılmaktadır.  

Tape No:4260 de kayıtlı 04.03.2008 saat:09.56 da, F. K. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Komutanım bahçedeyim şu anda dolaşıyorum işte peşinde koşuyorum yani sivil toplum kuruluşlarıyla birlikteyim” dediği tespit edilmiştir.

Tape No:4265 de kayıtlı 04.03.2008 saat:15.56 da, şüpheli A. Hurşit Tolon’  B.Z. F. ile yaptığı görüşmede; ….A. H. Tolon’un “Ben Nazan hanımla da görüştüm UPEK, UPEKin sözcüsü burda sayın bakan burada, hepsi burada; …zaman içinde o grup da, ya yanımızda durucaktır -ki yan yana durmamızda hiç bi mahsuru yok, aynı hedefe yürüyoruz- “Biz bir plan program dahilinde oturup tüm Platformların ki burası Onbeş Platform” dernek değil “..Ulusal Güç Birliği Platformu, Ulusal Birlik Hareketi Platformu, Türkiyem Grubu, benim mensubu olduğum Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu” “Çay Yolu Platformu, … “..bu platformlar artı ee bizim uzantımız olan Anadoludaki Platformlar” “Bunlarla beraber onbeş platformuz, bin derneğiz yani biz, Atatürkçü Düşünce Derneği filan dahil, Türkiye Grubu dahil öyleyiz biz ..“Hayır hayır sonra biz bi araya gelelim bide siz bu bizim toplantımıza teşrif edin Oniki Nisana da hazırlıklı olun Nazan hanım söylemiştir size” dediği, B.Z. F.’nın “biliyorum oniki nisana hazırlıklıyız zaten ..” dediği, 

Tape No:4295 de kayıtlı 13.03.2008 saat:22.16 de, G. E. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un “Akşamüstü dedim, bugün meşhur toplantımız vardı perşembe günleri. Şimdi ben haftada üç defa dörtdefa iki platformun bi de ordaki UPEK toplantısına katılıyorum tabi öle geçiyo, ..”dediği,

Tape No:6318 de kayıtlı 05.05.2008 saat:17.15 de TGB genel sekreteri. S. Y.ile yaptığı görüşmede; “ben sizin için her deliğe giriyorum”dediği,

Tape No:6327 de kayıtlı 09.05.2008 saat:13.20 de Ufuk Büyükçelebi ile yaptığı görüşmede; U.Büyükçelebi’nin “… efendim sabahleyin aradı şey” “..bu ara bir yoğunluk varmış 20-24 arası diye …” dediği, A.H. Tolon’un “Ben konuştum 2 Yıldızlı ile oda Büyük ile konuşur bildiririm dedi” dediği, 

Tape No: 6347 de kayıtlı 27.05.2008 saat:13.17 de U.S. ile yaptığı görüşmede A.H. Tolon’nun.. ..“Başkoydunuz bu işe siz baş şimdi o adı geçen adam Allah sizi bırak o tarafı bizimde beğenmediğim kısmı kadın kısmı karısı ama mükadesatım üzerine ant içerim ki başkoymuş bu işe baş adam diyor ki sonlarını görmeden ölmek haram bana şey içinde diyor bakın konuşmadığı adam içinde diyor ben bu gün beraberdim ki tam isim vermeden dedim” dediği tespit edilmiştir.

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un emekli ordu komutanı olmasına rağmen önceleri askerlik görevi döneminde sonra da emekliliği döneminde temadi eder şekilde ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN faaliyetlerine aktif olarak katıldığı,  görevi döneminde ve daha sonra emekliliğinde örgüt üyelerinden, Kemal Yalçın Alemdaroğlu, Doğu Perinçek, İlhan Selçuk, Veli Küçük, Sevgi Erenerol, Habip Ümit Sayın, Sinan Aygün, Mustafa Ali Balbay, Mehmet Ufuk Büyükçelebi, Güler Kömürcü ile tanışıp yakın ilişki içinde olduğu,

 Habip Ümit Sayın’ın tarafından kendisine hem istihbarı hem de örgütsel anlamda bilgi ve belgelerin gönderildiği bu konuda yukarıda belirtilen birçok msn görüşmesinin bulunduğu, ayrıca Habip Ümit Sayın’ın tarafından kendisine gönderilen bazı yazıların da şüpheli de elde edildiği, emekliliği döneminde de Habip Ümit Sayın’ın ile örgütsel anlamda görüşmelerine devam ettiği anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un görevi zamanın da yürütme organını devirmeye teşebbüs suçunun hazırlık eylemlerinde fiili olarak görev aldığı, Cumhuriyet Çalışma Grubu olarak kendisine verilen görevleri yerine getirdiği. 

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un ;

1. Patalya otelde yapılan belirli kişilerin katıldığı toplantılara iştirak ettiği,

2.Türkiyem Topluluğu Grubunun danışmanı olduğu

3.Merkezi Ankara’da bulunan Anadolu Ulusal Uyanış ve Dayanışma Platformu Danışmanı olduğu (Emeklilik döneminde Marmara Vakfının Avrupa Birliği ve Kadın kolları sorumlusu Müjgan Sürer isimli kadının kendisini aradığı, Ankara TED’de toplandıkları, erkek olarak sadece kendisinin bulunduğu,

4- Kent Otelde düzenlenen İlhan Selçuk’un organize ettiği sekreteryasını şüpheli Engin Aydın’ın yaptığı sadece belirli kişilerin katıldığı gizli toplantılara katıldığı, bu toplantılarda liste başında şüpheli İlhan Selçuk’un isminin altında Mehmet Şener Eruygur ve Ahmet Hurşit Tolon isimlerinin bulunduğu.

5-Türkiye Gençlik Birliği ile irtibatlı olduğu, İşçi Partisi ile irtibatlı ve sanık Doğu Perinçek tarafından organize edilen TGB isimli oluşumla birlikte hareket ettiği. Bu oluşumu da Doğu Perinçek’in bulunmadığı zamanlar yönlendirdiği,  yukarıda ayrıntısı bulunan Tape No:6318 de kayıtlı 05.05.2008 S. Y. ile yaptığı görüşmede; şüpheli A.H. Tolon’un “Önce bir Başkanla filan bir gelin sizinle görüşeceğimiz bazı şeyler var” dediği, S. Y.’in “Tabi biz bugün Selda hanımın yanınada gittik bazı sıkıntılar varmış” dediği, A. H. Tolon’un “Sıkıntılar değil benim menuniyetsizliğim var sıkıntı benim memnun olmadığım hususlar var yani burda görev verdik size görevi yapmadınız” dediği, S.Y.’in “İşte orda bazı yanlış anlaşılmalar olmuş” dediği, A. H. Tolon’un “Olmaz beni yanlış anlamayacaksınız kardeşim ben bu yaşa gelmişim anlamıyorum da benim torunum yaşındaki insanlar yanlış anlayınca üzülürüm” “Ben sizin için her deliğe koşuyorum” “Öyle onu gelinde görüşelim Perşembe günü” dediği, anlaşılmaktadır. 

Ayrıca beyanında Belediyenin TGB’lilere ceza yazdığını bu sorunun giderilmesi için kendisinden tavassutta bulunmasını istediklerini beyan etmesinde de bu grubun tüm işleri ve yönlendirilmesinden Doğu Perinçek ve arkadaşlarının cezaevinde olmalarından dolayı şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un sorumlu olduğu. Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon, Doğu Perinçek ile irtibatlarının bulunmadığını söylemesine rağmen aynı kişinin kontrolünde bulunan TGB’ni de sevk ve idare etmesi ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları doğrultusunda bu birlikteliklerin oluştuğunu göstermektedir.

Ayrıca UPEK Ulusal Platformlar Güç Birliği Oluşumunun tüm sekreterya işlerini de yürüttüğü anlaşılmaktadır. Türkiye’de mevcut tüm sivil toplum kuruluşlarını tek merkez den yönetme gayreti içinde olduğu yukarıdaki telefon görüşmelerinden açıkça anlaşılmaktadır.

Şüphelinin birden fazla sivil toplum kuruluşunda aktif olarak görev alarak,  “ben bu işe hayatımı koydum” yaklaşımı ile hareket etmesi, dernek kurma ve faaliyette bulunma hakkının kullanılması değil, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN tüm sivil toplum kuruluşlarını perde arkasından ve gizlice yönetip toplumsal olaylarda kendi amaç ve faaliyetler doğrultusunda kullanmak amacıyla açıklanabilmektedir. Şüphelinin örgüt içindeki konumu sebebiyle üst düzeyde aktif görevlerde bulunduğu, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’nün yapılanmasında üst düzey yönetici olarak faaliyetlerini sürdürdüğü anlaşılmaktadır.


 Ayrıca gizli tanık 17 yeminli ifadesinde Dernek içersinde VELİ KÜÇÜK’ ün Cumhuriyet muhafızları adında bir birim oluşturduğu, işe almak istediği 150 kişiyi bu amaçla istediği, güvenlik şirketi görüntü altında bu kişileri eğiteceği, bu kişilerin öncülüğünde diğer sivil toplum kuruluşlarının da katılımı ile Ankara’da meclis önünde büyük bir kalabalığın toplanacağı, toplanan insanların birden bire ceplerindeki kalpakları, bordo ve siyah bereleri takarak meclise yürüyecekleri, kalabalığın önünde bu oluşumda yer alan AHMET HURŞİT TOLON ve bir kısım emekli paşaların yer alacağını, meclisi koruyan askeri birliğin bu kişileri görünce direnemeyecekleri anlatılıyordu. Hatta bu fikrin hayata geçirilmesi için İstanbul yeşil direkteki tekstilcilere 10.000 adet kalpak, bere sipariş verildiğini beyan etmesinden elirli bir yaşın üzerine gelmiş olan şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’ un görevli olduğu dönemde yapamadığı yasama ve yürütme organlarını devirmeye teşibbüs eylemleri için sivil toplum kuruluşlarını ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları doğrultusunda sevk ederek gerçekleştirmeyi palanladığı anlaşılmıştır. 

Yukarıda açıklanan bölümde şüpheli Ahmet Hurşit Tolon, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’nün amaçları doğrultusunda birçok kişilerin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçunu da işlediği,  elde edilen dijital veriler ile tüm dökümanlardan anlaşılmaktadır. Bu fişleme işlemlerinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’nün amaçlarına uygun olarak gerçekleştirildiği görülmektedir. 

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon, darbe çalışmaları içinde aktif olarak rol aldığı bu konuda kendisiyle alakalı darbe günlükleri isimli dosyalarda bulunan hususların doğru olduğunu ve bu gerekçe ile tekzip etme gereğini dahi hissetmediğini beyan ettiği, örgütsel faaliyetlerinin emekliliği sonrasında da aktif olarak üst düzey görevlerle devam ettiği görülmektedir.

Cumhuriyet gazetesi Ankara bürosunda yapılan aramada el konulan 2005 tarihli siyah ajandanın; 19 Nisan Sayfasında: 2-Hurşit Paşa ne yapar…
20 Mayıs Sayfasında: “Tolon’un Genelkurmay Başkanlığı zor, adeta tavsiye hareketi, çok tedirginlik var” yazan notlar sorulduğunda; şüpheli Mustafa Ali Balbay bu notların gerek telefon konuşmalarından veya karşılıklı sohbetlerden veya kendi muhakemesi ile tuttuğu notlar olduğunu beyan etmiştir. Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’da elde edilen Genel Kurmay Başkanı Yaşar B. ile alakalı olarak, ailesinden uzak, akrabalarına, hastalıklarından özel yaşamına kadar hatta benzer soy isimli kişiler arasındaki cinayet dosyalarına kadar araştırıp kişisel veri olarak kaydettiği, bu hususun şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’a sorulduğunda; bu belgelerin kötü niyetle elinde olmadığını, unutulduğunu söylemiş ise de Mustafa Ali Balbay’ın kendi notlarına göre durumun öyle olmadığı, aynı notlarda ve günlüklerde Mehmet Şener Eruygur’un da Genel Kurmay Başkanı olabilmesi için Aytaç Y.’ın vakti gelmeden istifa etmesi gerektiğinin belirtilmesinden de ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’nün Genel Kurmay Başkanlığını ele geçirip yürütme organını devirmek için her yolu denediği ve bu uğurda emekliliklerinde de büyük bir kararlılık ve disiplin içinde çalışmalarına devam ettikleri anlaşılmaktadır. 

Yukarıda belirtilen inceleme tutanaklarına göre şüphelide elde edilen birçok devlete ait gizli bilgi ve belgenin bulunduğu, bunların bir kısmının görev gereği kendisine verilmiş belgeler olmasına rağmen görev yerinde bırakmayıp örgütsel arşivine götürdüğü anlaşılmıştır. Şüpheli de ele geçen gizli belgelerin bir kısmı için Genel Kurmay Başkanlığı askeri savcılığınca bugün itibarıyla gizliliği kalmamıştır veya güncelliğini yitirmiştir denmiş ise de şüphelinin bu belgeleri elde ettiği tarih itibarıyla gizli  ve güncel olduğu, bu sebeple gizli bilgi ve belgeleri ele geçirmek suçunu da işlediği anlaşılmıştır. 

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon, yapmış olduğu telefon görüşmelerinde ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları arasında bulunan sivil toplum kuruluşlarının kontrol altına alınması, siyaset dünyasına yön verilmesi, siyasi portrelerin belirlenmesi, kişileri kanuna aykırı olarak fişleme çalışmaları, yürütme organını devirmeye teşebbüs eylem ve çalışmaları, bürokrasi ve devlet içine sızma çalışmaları, üniversiteli gençliğin yönlendirilmesi ve kontrol altına alınması çalışmaları, ile dezenformasyon ve kara propaganda çalışmalarının tamamen örgütsel faaliyetler kapsamında bulunduğu anlaşılmaktadır.

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon, Tape No: 6276 da kayıtlı 04.04.2008 saat: 21.44’da Y. B. ile yaptığı görüşmede; A. H. Tolon’un ..“Hayır konuşmayacak” “Ben konuştum bakın benim dostum arkadaşım işte bunları sizle baş başa konuşma şansım yok şimdi Tuncay la oturdum yani Tuncay tamam programında veriyor şimdi Tuncay a dedim ki bak Tuncay biz iki üç şeye karşıyız” “askeri kimliği olanlar konuşmayacak bir” “siyasette belli bir süreci geçirmiş bilinen siyasi kimliğin çerçevesi içine oturmuş kişiler konuşmayacak yoksa herkesin bir siyasi inancı var iki” “ üç yüzü bu mitinglerde eskimiş adamlar olmayacak tamam’  şeklindeki görüşmesinden de örgütün her işin içine girip organize ettiği halde mensuplarının ön planda görünmemeye çalıştıkları anlaşılmaktadır. Bu durumun ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN temel örgütsel dokümanlarında belirtilen her türlü toplumsal olayı perde gerisinden örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirme stratejisine uygun olduğu görülmektedir.

Sonuç Olarak

Örgütsel faaliyetler başlığı altında yukarıda izahı yapılan deliller ve beyanlardan şüphelinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ adına eylem ve faaliyetlerde bulunduğu, bu eylem ve faaliyetleri sırasında, birçok kişi, kurum ve sivil toplum kuruluşu yöneticileri ve siyasi parti yöneticileriyle örgütün amaçları doğrultusunda görüşmeler yaptığı, bu kişileri yönlendirici talimatlar verdiği, örgüt içinde ortaya çıkan anlaşmazlıklarda, örgüt üyelerine aynı amaç doğrultusunda birlikte hareket etmeleri yönünde telkin ve talimatlarda bulunarak örgütsel birlikteliğin bozulmasına engel olmaya çalıştığı, telefon görüşmelerinde, özellikle tarafımızca belirlenemeyen örgüt yöneticilerinin deşifre olmasını engellemek amacıyla, telefonlarının dinleniyor olduğu ihtimalini dikkate aldığı halde,  “Bir numara, baş adam, iki numara, sizin bir numaranız, ikinci adam, değerli büyüğümüz, yukarıdan onay alındı” şeklinde şifreli ifadeler kullandığı, yürütme organını devirmeye teşebbüs adına yapıldığı anlaşılan birçok toplantı ve mitingi tertip ettiği ve bu mitinglerde gizli koordinatör olarak kişileri ve kurumları gizlilik içerisinde organize ettiği anlaşıldığından şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst yapılanması içinde bulunan yöneticisi konumunda olduğu sonucuna varılmıştır.

Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN yöneticisi olduğu şüpheli Mehmet Şener Eruygur ile birlikte Türkiye’deki sivil toplum kuruluşlarını ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarına uygun olarak gizlice örgütleyip toplumsal eylem ve olayların içinde yönlendirmeye çalıştığı, devlete ait gizli bilgi ve belgeleri örgütsel amaçlar doğrultusunda kullanmak üzere elinde bulundurduğu, halkı yürütme organına karşı isyana tahrik suçu ile 2003-2006 yılları ve sonrasında yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs eylemlerinin içinde fiilen aktif olarak yer aldığı ve yönetici olması sebebiyle örgüt üyelerinin işlediği diğer suçlardan da sorumlu tutulmasının gerektiği, hem şahsi fiilleri hem de örgüt adına işlenen tüm suçlardan ötürü cezalandırılmasının zorunlu olduğu sonucuna varılmaktadır.

Sonuç olarak Şüpheli Ahmet Hurşit Tolon’un 

Silahlı örgüt kurmak ve yönetmek suçunu işlediğinden, eylemine uyan TCK’nun 314/1 Maddesi,

Cebir ve şiddet kullanarak Türkiye Büyük Millet Meclisini ortadan kaldırmaya veya görevlerini kısmen veya tamamen yapmasını engellmeye teşebbüs ettiğiniden,  eylemine uyan TCK’nun 311/1 maddesi,

Cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs ettiğiniden, eylemine uyan TCK’nun 312/1,

Halkı Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine karşı silahlı bir isyana tahrik ettiğinden, eylemine uyan TCK.nun  313/1,

 Kişilerin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçundan eylemine uyan TCK.nun 135/2, 43,137/1-a, 

Kanunu gereği gizli kalması gereken bilgileri bulundurmak sçundan eylemine uyan TCK’nun 334/1,

3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

3- Şüpheli Levent Ersöz

a-Savunmaları,

Şüpheli Emniyet Beyanında:


Şüpheli Levent Ersöz Emniyetteki ifadesinde susma hakkını kullanmıştır.

Şüpheli Savcılık Beyanında:

Şüpheli Levent Ersöz’ün Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçersinde üst düzey sorumlu olarak faaliyet göstermek ve yürütme organını devirmeye teşebbüs ve yürütme organına karşı isyana tahrik suçları, ayrıca sahte kimlik kullanmak ve sahte kimlik ile Türkiye'ye giriş yapmak hususları hatırlatılıp sorulduğunda; 2005 yılında Bilecik Jandarma Er Eğitim Tugay Komutanlığından emekli olduğunu, 30 Haziran 2008 tarihinde kendi pasaportu ile İstanbul Atatürk Hava Limanından kendi pasaportu ile Moskova’ya gittiğini, Polus isimli Rus şirketinin ürettiği sismik detektörlerinin üretimi ile ilgili şirket tarafından davet edildiğini, şirketin üretimini inceleyip Türkiye’de pazarlamak için araştırma yaptığını, Moskova’da kaldığı süre içersinde Alfa, Beta ve Gama isimli birbirine bağlı otellerde kaldığını, daha sonra Ukrayna Kiev’e gittiğini, burada kendi imkânlarıyla bulduğu bir evi kiralayıp kaldığını, Türkiye’deki gelişmeleri takip ettiğini,  sağlık problemlerinin çıkması üzerine Türkiye’ye dönmeye karar verdiğini, Türkiye’ye rahat girebilmek için İvan isimli yabancı şahıs adına düzenlenmiş sahte pasaport ile deniz yolundan 20.11.2008 günü Zonguldak’tan giriş yaptığını beyan etmiştir.


Üzerinde bulunan Mehmet Orhan G. adına düzenlenmiş sahte kimliğin Türkiye’ye geldiğinde eşi Muzaffer E. tarafından kendisine verildiğini, Türkiye’ye geldikten sonra tedavisi ile ilgilendiğini, sadece ailesi ile görüştüğünü, başka kimse ile görüşmediğini beyan etmiştir.

Şüpheli Sorgusunda:


Kendisinin 30 yıl kamu hizmeti yaptığını, bu süre içersinde kanunun verdiği yetkiler dışına çıkmadığını, amirlerinin emirlerini uyguladığını, generalliği döneminde Diyarbakır Jandarma Bölge Komutanlığı, Bursa Jandarma Komutanlığı, Ankara Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Daire başkanlığı ve Bilecik Er Eğitim Tugay Komutanlığı yaptığını beyan etmiştir.


30.06.2008 tarihinde yurt dışına çıktığını, 20 veya 21.11.2008 tarihinde yurda döndüğünü, arandığını döndükten sonra öğrendiğini, yurtdışında iken ailesi ile ara sıra görüştüğünü, ancak arandığı ile ilgili bir şey söylemediklerini, yakalandığında üzerinde bulunan Mehmet Orhan G. adına düzenlenmiş nüfus cüzdanını ailesinin verdiğini, kendisinin de kullanmaya başladığını, yurt dışına gitmeden bir operasyon yapılacağından haberinin olmadığını beyan etmiştir.


Örgüt içersinde olduğu iddia edilen kişilerden Cihangir Hasanoğlu ve Mustafa Koç’u tanıdığını, bu kişiler ile 2003 Ağustos ayından 2004 Ağustos ayına kadar emri altında çalıştıklarını, Sinan Aygün’ü Ankara’da görev yaptığı sırada görüştüğünü, kendisinin ve Mehmet Şener Eruygur’un ziyaretine geldiğini, Mustafa Balbay’ı gazeteci olması sebebiyle tanıdığını, bir iki defa ziyaretine geldiğini, “Cumhuriyet Gazetesinde genç subaylar rahatsız” diye haber çıktığını, Genel Komutanın takdiri üzerine kendisini çağırıp haber ile ilgili görüştüğünü, Ergün Poyraz’ı koruma meselesi ile ilgili tanıdığını, İstihbarat Daire Başkanı olmadan önce Ergün Poyraz’a koruma tahsis edildiğini, ayrıca emekli olduktan sonra bir kitabını getirdiğini,  bir kez de karşılaştıklarını, Ergün Poyraz’ın resmi kayıtlı haber elemanı olduğundan haberi olmadığını, komutanlığı döneminde haber elemanı olarak para ödemediğini beyan etmiştir.


İsmail Yıldız’ı araştırma şirketi başkanı olarak bildiğini, İstihbarat Daire Başkanlığı döneminde iki kez kendisini ziyaretine geldiğini, emekli olduktan sonra bir kez üniversitedeki bir konudan dolayı görüştüğünü, 

 Erdal S.’i meslektaşı olması sebebiyle tanığını, Yalçın Tanfer’in şikâyetçi olduğu bir konuyla ilgili soruşturmaya baktığını, Hasan Atilla Uğur’un Teknik Daire Başkanı olarak emrinde görev yaptığını, 


Jandarma Genel Komutanlığı içerisinde Cumhuriyet Çalışma Grubu diye bir oluşum olmadığını, İstihbarat Daire Başkanlığı döneminde böyle bir olaya tanık olmadığını, Mustafa Koç ve Enver Özkan’ı emri altındaki subay olmaları sebebiyle tanıdığını, bu kişilerin Cumhuriyet Çalışma Grubunda görev almalarının mümkün olmadığını, Cumhuriyet Çalışma Grubu faaliyetleri raporlarıyla ilgili hiçbir bilgisinin olmadığını, emrinde ve yakın olan çalışma arkadaşlarının kendisinden habersiz bu gurup içerisinde yer almalarının mümkün olmadığını, 


İstihbarat Daire Başkanlığı döneminde kendisini ziyarete gelen kişilerin bazılarının ses ve görüntülerini üstlerinin emri üzerine çektirdiğini, bunları daha sonra Jandarma Genel Komutanlığına sunduklarını, ziyaretine gelen Cem U., Bedrettin Dalan, Kıvanç D., Turgut A. ile bu şekilde görüştüğünü, bu kişilerin kendilerine iletmek istedikleri şeyler olduğunu, bu maksatla şahıslarla görüştüklerini, bu kişilerin bir kısmının Jandarma Genel Komutanını ziyaret ettiklerini, oradan yönlendirme ile kendisine geldiklerini, 


Nuray B.’ı gazeteci olarak tanıdığını, birkaç ziyaretine geldiğini, genel konuları karşılıklı konuştuklarını, Mehmet Emin K.’in iş adamı olduğunu, Jandarma Genel Komutanı tarafından kendisine gönderildiğini, Emin Şirin’i tanıdığını, kendisinden önce İstihbarat Daire Başkanlığına gelip gittiğini, birkaç kez kendisini ziyarete geldiğini, genel konularda, ülkenin içinde bulunduğu ortam ile ilgili görüştüklerini, 


Ömer Faruk E.’yi bir arkadaşı vasıtasıyla tanıştığını, 2006 yılında Ankara’da Liman lokantasında yemek yediklerini, kedilerinin dışında Yargıtay savcısı Mehmet Ş., Emekli Binbaşı İlhan Ö.’ın da katıldığını, bu yemekte Ergun Poyraz’ın olmadığını, genel konularda sohbet yaptıklarını, AKP ve kapatılmasıyla ilgili hiç bir şey konuşmadıklarını, 


Yüksel Dilsiz’i İstihbarat Daire Başkanı olduğu dönemde tanıdığını, haber elamanı olarak İstihbarat grup Komutanlığına yönlendirdiğini, birkaç ay çalışıldığını, ancak tutarsız bulduğundan dolayı ilişiğini kesip takibe aldıklarını, 


Fulya Deniz’in kızı olduğunu, Mehmet Şener Eruygur ile telefon görüşmesi ve mesaj atmasından sonradan haberinin olduğunu, kızının emekli olmasını hazmedemediğini, emekli olduktan sonra Mehmet Şener Eruygur ile bayramlarda görüştüğünü, kızının psikolojik sorunları olduğunu, Mehmet Şener Eruygur ile görüştüğünde kendisine bir zarar gelebileceğini düşündüğünden arayıp mesaj çektiğini beyan etmiştir.


Kendisinin ordu içersinde bir darbe girişiminden bilgisinin olmadığını, Nuray B. aracılığı ile tanıdığı bir araştırma şirketinin başında olan Faruk D.’in kendisine dört sayfadan ibaret sunular gösterdiğini, bu sunuların darbe ile ilgili olduğunu, bunların ayrıntılı olmadığını, kutucuklar içerisinde bazı şeylerin olduğunu, içeriğini tam olarak hatırlamadığını, bunları dönemin Jandarma Genel Komutanı Mehmet Şener Eruygur’a götürüp bilgilendirdiğini, Mehmet Şener Eruygur’un “komutan olarak gereğini yaparım” dediğini, gereğini yapıp yapmadığını bilmediğini, bu görüşmede Faruk D.’in olmadığını, Faruk D.’i daha sonra bir general arkadaşının yanına götürdüğünü, burada anlattıkları içersinde Sarıkız, Ayışığı, Yakamoz ve Eldiven kod isimli darbeler olup olmadığını bilmediğini beyan etmiştir.


Eski Deniz Kuvvetleri Komutanı Özden Ö.’in günlüklerinden ve içeriğinden bir bilgisinin olmadığını, 


İbrahim Çiftçi’nin öldürülmesi ile ilgili hiçbir bilgisinin olmadığını, Ulusal Birlik Hareketi isimli bir oluşumla ilgisinin olmadığını, İstihbarat Daire Başkanı olarak ve diğer görevlerinde hukuka aykırı veri ve bilgi toplayıp saklamadığını, yaptığı tüm çalışmaları görevden ayrılırken bıraktığını,  


Bülent Ersöz’ün abisi olduğunu, emlak komisyonculuğu yaptığını, Bülent Ersöz’e belge, bilgi ve doküman vermediğini, Bülent Ersöz’den ele geçirilen belge, doküman ve veriler ile hiçbir bağlantısının olmadığını beyan etmiştir.

b-Şüphelide Elde Edilen Deliller:

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne 07.07.2008 günü yapılan ihbarda; ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ soruşturmasında aranan Levent Ersöz’ün bütün evraklarının kardeşi Bülent E. tarafından muhafaza edildiğinin bildirilmesi üzerine, şüpheli Bülent E.’ün ilimiz Üsküdar ilçesi Şerif Kuyu sokak ferah Palas Apartmanı No:14/13 sayılı yerde yapılan arama sonucunda, 


—(39) sayfadan ibaret Ulusal Güv. ve Str Araştırmalar Derneği Suriye ve Bölgesel Durum (Str.Araştırma Raporu) Ank-1995 ile başladığı, içeriğinde ülkemize komşu bir ülkenin coğrafi, devlet yapısı, nüfus hareketleri, sosyal göstergeleri, etnik yapısı, ekonomik ve teknolojik yapısı, siyasal durumu, terör bağlantıları ve Ortadoğu ile ilgili değerlendirmelerin bulunduğu doküman olduğu, 


-(18) sayfadan ibaret dokümanın, ilk iki sayfasında 24 Ocak 1996 tarihli Sabah gazetesi yazarları Sedat S. ve Mehmet Ali B.’ın ülkemize komşu ülkeler ile ilgili değerlendirmelerinin bulunduğu, 16 sayfanın ise ülkemizin politik ve askeri durumu ile ilgili yapılan bir röportaja ait doküman olduğu,


-(8) sayfa Gizli ibareli Ocak 1996 tarihli Bekir K. Kur.Kd.Alb. M.Strj..Md.V ibaresi ve imza bulunan dokümanın, ülkemize komşu bir ülkenin sosyal, siyasi, ekonomik ve  askeri bilgilerin olduğu, 


-(73) sayfa Gizli ibareli dokümanın 01-41’e kadar ülkemize komşu bir ülkenin siyasi, ekonomik ve sosyal durumu ile ilgili bilgilerin olduğu, 42’den-52’ye kadar olan kısmın başında İsth. Bşk.lığı yazdığı, içeriğinde bahsedilen ülkenin PKK terör örgütüne  desteğini sürdürdüğüne ilişkin dikkat çeken hususlar şeklinde başlayıp, PKK terör örgütü ile ilgili istihbari bilgilerin olduğu,  53’den-64’e kadar numaralandırılmış bölümün başında elle İsth Bşk.lığı yazdığı, İçeriğinde ise PKK Örgüt Evleri, Silah Depoları Ve Harekat Merkezleri İle İlgili Kroki ve Bilgilerin bulunduğu doküman olduğu, 65’den 73’e kadar numaralandırılmış bölümün başında elle Yzb. Erhan’dan alındı yazdığı, içeriğinde ise, sınırımızı aşan akarsular ile ilgili izlenecek politika ile ilgili görüş ve öneriler ile ilgili bilgilerin bulunduğu, 73 numara verilmiş sayfanın sonun da, Mehmet Ç. J.Kur.Kd.Bnb. Gn.Pl.P.ve Koor.Ş.Md. Tel:4560 yazdığı ve imza bulunan doküman olduğu,


—1 den 41 e kadar numaralandırılmış Jandarma Genel Komutanlığına hitaben Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreterliği adına Genel Sekreter Orgeneral Nezihi Ç. tarafından imzalanmış, Gizli, Kişiye Özel ve Hizmete Özel ibarelerinin bulunduğu, 18 Mayıs 1992 tarihli “Milli Güvenlik Kurulu’nun 22 Mayıs 1992 tarihli toplantısında müzakere edilecek (Özel Milli Siyaset No.2-Suriye” ile ilgili bilgilerin bulunduğu doküman, 


—1 den 17 ye kadar numaralandırılmış elle Özel Milli Siyaset Belgesi yazılı dokümanın içeriğinde, Harp Akademileri Komutanlığı Bilgi notu şeklinde başladığı, komşu bir ülke ile ilgili siyasi değerlendirmelerin olduğu, 4.sayfadan itibaren Gizli ibaresinin bulunduğu, 4. sayfadan itibaren komşu bir ülke ile ilgili karşılıklı siyasi değerlendirmelerin yapıldığı doküman, 

—1 den 73 e kadar numaralandırılmış Gizli ibarelir Genelkurmay İstihbarat Başkanlığı aylık istihbarat özeti ile başladığı, 2 numaralı sayfanın 08. Şubat 1996 tarihli Çetin Saner Korgeneral İstihbarat Başkanı ve imza bulunduğu, dokümanın içeriğinde Ülkemizin istihbarat etki ve ilgi sahasında meydana gelen güncel gelişmeleri içeren bilgi ve haberlerin Komuta Katına arz edildiği, 

-(1) adet 2006-2007 yılı Lions Hizmet Dönemi görevlileri ile ilgili resimlerinin, adreslerinin ve telefonların bulunduğu kitapçık,


-(1) adet kahverengi renkli, üzerinde hiçbir ibare bulunmayan, birinci sayfasında Ha Yıldızlar Elektronik ile başlayıp, 2312239 ibaresi ile biten telefon fihristinin Z bölümünde “Muzaffer Ersöz Gençlik caddesi Ankara Anıttepe Hesap No:=A00/0001452/01-2 yazdığı, 

-(1) adet bordo renkli, üzerinde hiçbir ibare bulunmayan, Asri bey ile başlayıp, 244 10 39 ibaresi ile biten fihristin Z bölümünde “Teleks İskenderun Üzerinden Mütakabat Nu. 18269 Mutabakat” yazdığı, 

-(1) adet bordo renkli, üzerinde Galeri Yılmaz ibaresi bulunan, birinci sayfasında faks 36384.. ibaresi ile başlayıp, Yüksel K. ibaresi ile biten fihristin A sayfasında “Sadıkoğlu R. 566 .. 71” yazdığı, E sayfasında “Aydın Doğan E. 0 532 … 70 34” yazdığı, O sayfasında “Orhan D. 0535 … 65 27 0262 … 55 17-18 754 06 14” yazdığı, VY sayfasında “Yalçın Ö. 0 216 … 20 01” yazdığı, son sayfasında ise “Sadıkoğlu İnş 0 212 … 75 50 330 26 34-330 27 .. Erenköy Caddebostan” dediği, 

-(1) adet kahverengi renkli, ilk sayfasında Bülent Ersöz şeklinde başlayıp, 2006 BMV 7.30 dizel ibaresi ile biten telefon fihristin SŞ sayfasında “İbrahim Ç. 0252 … 75 04 Faks Şeref Bey Bodrum 0 252 363 .. 44 0 532 648 10 18” yazdığı, T sayfasında “Savcı Ertaç G. 0 212 267 .. 00” yazdığı, 


-(1) sayfa 2 nci SF. Kıyıbaşının ele geçirilmesi safhası ile başlayıp K.lığı ile biten dokümanın içeriğinde, elle yazılmış askeri içerikli yazıların olduğu,  


-(1) sayfa Gizlilik derecesi ile başlayıp yine Gizlilik derecesi ile biten dokümanın içeriğinde, “2 nolu harekât emri ile ilgili görev bölümünü gösterir çizelge olduğu,


-(1) sayfa Turuncu KKK.lığı mevcut çizelgesi ile başlayıp Gizli ibaresi ile biten dokümanın içeriğinde, “Personel Sayısı ve Mühimmat Rakamlarıyla İlgili Bilgilerin” olduğu, 


-(1) sayfa Turuncu Tugay/Tümen Mevcutları ile başlayıp Gizli ibaresi ile biten dokümanın içeriğinde, “Mknz. P. Tug. Zh.Tug. ve Zh.Tüm. ile İlgili Persenol ve Mühimmat Rakamlarıyla ilgili Bilgilerin” olduğu, 


-1’den 5’e kadar numaralandırılmış Kur.Alb. Selim O. ibaresi ile başlayıp yegane sistem olmasıdır ile biten dokümanın içeriğinde, “elektronik harp ile ilgili terim ve kavramları anlatan bilgilerin” olduğu, 


-(1) sayfa 96-600M ile başlayıp Oğuzeli O. muhasebeleri şeklinde okuyabildiğimiz dokümanın içeriğinde, muhtemelen güney sınırındaki askeri birliklerle ilgili notların” olduğu, 


-(1) sayfa sol üst köşesinde Levent Ersöz J.Kur.Yb …/…/1993 yazan, sonunda mütecaviz ile biten dokümanın içeriğinde, “terör örgütüne  teslim edildi. ulaştırılması çalışması devam ediyor o… koordine … planlama –kritik olaylar’a devam –durum … tarih saat ….” şeklinde notların bulunduğu, 



-(1) adet 070611075..55 seri numaralı hazır kart,


-1’den 7’ye kadar numaralandırılmış, Ersin: 0538590..67 ile başlayıp, alışveriş merkezi=24.23.p ibaresi ile biten kareli not kağıdı içeriğinde, “İstanbul ilindeki bazı arsa ve gayrimenkullerle ilgili bilgilerin olduğu, ayrıca arsa ve gayrimenkul sahipleri olduğu değerlendirilen kişilere ait isim ve telefonların bulunduğu” doküman, 


-(1) adet Hülya Ç. ile başlayıp, Şükrü K. ile biten doküman içeriğinde “İstanbul ilinde bulunan arsa ve gayrimenkullerle ilgili notların ve bazı şahısların isim ve telefonlarının” olduğu, 


-(1) adet stilex jel ile başlayıp, 0533 ..6 77 59 ibaresi ile biten not kağıdı incelendiğinde “Şanmijel mezunu iki dil firansizca Bora Y. 2 bölük 0 533 ..6 77 59” yazan doküman, 


-(1) adet Levent 0533 77 ile başlayıp, Hüseyin Ö. ile biten not kağıdının içeriğinde, “Levent=0 533 77 sena diger Dükkan =532 .. 67 542 … 86 42 505/885 .. 82 Hüseyin Özkan” yazan doküman,


-(1) adet anestezi ile başlayıp İlker Pelit Alb. Göndermiş ile biten not kağıdının içeriğinde, “Anestezi Güner Dağlı Albay İlker Pelit Alb. Gönderilmiş” yazan doküman, 


-(1) adet cep 0532 ..66952 ile başlayıp, 0216..98021 ile biten not kağıdı,


-(1) adet Hareket Şb.Md. ile başlayıp, 37214.. ile biten not kağıdın içeriğinde “Harekat Şb.Md. Jandarma Bnb. Mehmet Özkan İst. Jandarma Bölge Alay Komutanı Baki Onurlubaş” yazan doküman,  

-(1) sayfa Kızıltoprak Lions Kulubü üye telefon zinciri isimli A4 kâğıdının içeriğinde, “İsim, İş ve Ev Teleonlarının Yazılı Olan” doküman, 


-(1) adet Bayram ile başlayıp 60 küsur borcu var ile biten not kâğıdın içeriğinde, “Bayram 0 537 894 .. 1360 Küsür Borcu Var” yazan doküman, 

Şüpheli Levent Ersöz gözaltına alındığında yapılan üst aramasında;

-(1) adet Burdur ilinden verilme 29791 belge numaralı Mehmet Orhan G. adına düzenlenmiş (E) sınıfı sürücü belgesi,

-(2) adet Mehmet Orhan G. adına düzenlenmiş renkli fotoğraflı E11 No:376216 aynı seri nolu nüfus cüzdanı,

-(1) adet 1 Çaldırma İyiyiz, 2 Çaldırma Vardık, 3 Çaldırma Arayın, 4 Çaldırma Acil Arayın Yazdığı, Arka Yüzünde 1 Çaldırma İyiyiz, 2 Çaldırma Tayyibe 3 Çaldırma… 4 Çaldırma Baran Geldi Eve 5 Çaldırma Baran Gelsin (Cafeye) 6 Çaldırma Arayın Yazan not kâğıdı,

-(1) adet Nokia marka 1200 model 352901/02/9765../2 seri numaralı cep telefonu,


-(1) adet Nokia marka 1200 model 356792/02/7871../6 seri numaralı cep telefonu,


-(2) adet Nokia marka, BL SCA model batarya,

-(1) adet Nokia şarj aleti,


-(1) adet 89902860303256652023012k seri numaralı sim kart,


-(1) adet 89902860321293049953012k seri numaralı sim kart,


-(1) adet Baran K. adına ait kartvizit,


-(1) adet üzerinde 0554 416 22 42 numarası yazılı bulunan sim kart kâğıdı,


-(1) adet üroloji ile başlayan 67/7 ile biten not kâğıdı,


-(1) adet servet 0555 566 50 08 yazılı kâğıt,


-(1) adet Rüstem ile başlayan 9974 ile biten not kâğıdı,


-(1) adet üzerinde Kuzey (+) ile başlayan Fedal ile biten not kâğıdı,


-(1) adet Bülent Y. adına kartvizit,


-(1) adet Ali A. adına kartvizit,


-(1) adet çekilen para ile başlayan sende dursun ile biten ajanda yaprağı,


-(4) sayfa son dalga Ergenekon ile başlayan Adliyeye alındı ile biten internet çıktısı,


-Özel yüzüncü yıl hastanesine ait muayene formu,


-(1) adet pusula,

06 BP 2363 plakalı otoda yapılan aramada;


-(1) adet A02B80112362739940 seri numaralı 50 kontörlük Türk Telekom kartı,


-(1) adet Nokia 1200 marka 356786/02/563027/2 İmei numaralı cep telefonu ve bataryası,


-(1) adet Nokia 1200 marka 356792/02/776286/5 imei numaralı cep telefonu ve bataryası,


-(1) adet Nokia 1200 marka 356792/02/770095/6 imei numaralı cep telefonu ve bataryası,


-(1) adet Nokia 1200 marka 356786/02/561209/8 imei numaralı cep telefonu ve bataryasına el konulmuştur.


c-Telefon Görüşmeleri


Tape No:6433 26.06.2008 tarihinde A.A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.A’nın “Sağolun komutanım ..... toplantısını yaptık bugün komutanım” “Dün Metinle görüştüm komutanım çocuğu 1. bölüğe vermiş” “Devriye müdahale aracı o Isuzu Mitsubishi pikaplar var komutanım” “Onlarda görev alıcak batıya gitmesi en muhtemel olan o grupmuş komutanım” dediği,  

Tape No: 17.06.2008 tarihinde Nihat … ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Nihat’ın “…komutanım toplantıdaydım cevap veremedim, Bulgarlar burdaydı da” “Onlarla bu insansız hava aracı konusunda konuşuyoruz da, yarın...  e götürecem onları” “Gene toplantıdasınız komutanım” dediği, L. Ersöz’ün “Evet dışarıdayım ya şeydeyim şimdi havaalanına gitcem de onun için” dediği, Nihat’ın “Yani yolcu ediyorsunuz misafirlerinizi en sonunda” dediği, L. Ersöz’ün “Bu... işleri var onun için gitcem” “Nihatçığım senin o çocuğu Söğüte tertip ediyolar” dediği, tespit edilmiştir. 

d-Örgütsel İrtibatlar 

Tape No:6062, 26.03.2008 tarihinde Mehmet Şener Eruygur ile F.E’nin yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F.E’nin Yeni Şafak gazetesinde çıkan bir haberden bahsettikten sonra Levent Ersöz’ün bütün numaralarını değiştirdiğini söyleyerek F.E’nin “Sizin en son yaptığınız bir konuşma var yeni şafak ta o kaydedilmiş ondan dolayı bugün şuanda kalbi sıkışıyor ben ona hakaret ettim bir sürü” “Yeni Şafaktaydı evet sizin konuşmanız” “Kaydedilmiş 2-3 gün önce” “…siz böyle bir konuşmayı umarım yapmamışsınızdır” “Bilmiyorum işte AKP ile ilgili mi ne konuşma olmuş” dediği, M.Ş. Eruygur’ un “Kiminle konuşmuşum ki ben kızım” dediği, F.E’nin “Onu belirtmiyorlar işte sadece konuşmanızı yazmışlar kaydedildi Şener Paşa nın diye” “Olay ondan ibaret şimdi bana da bulaşacaklar diyor yani hepimize sıra gelecek diyor bu kadar dikkat edin komutanım dedim diyor” “Bütün numaraları değiştiriyor hem size hem kendisine zarar gelecek diye kimse ile görüşmüyor” “Allah bin türlü belalarını versin hepsinin TSK nın da” dediği, 


Tape No:6063, 26.03.2008 tarihinde F.E’nin M.Ş. Eruygur’a gönderdiği mesajda; “lutfen babamdan uzak durun. sagligi iyi degl. maddi manevi cok yiprandi. yeter. lutfen. …” şeklinde yazdığı,


Sanık Ergün Poyraz’ın dijitallerinde yapılan incelemede, Notlar başlıklı word sayfasında; “Levent Ersöz Jandarma istihbarat Başkanı Levent Ersöz emekliliğinin ardında Kayseri gurubu AKP’lilerle diyaloga giriyor ve Mit Müsteşarlığı için tavassutta bulunmalarını istiyordu. Öyleki emekli olur olmaz bana söz verdiği kitap yazım işini unuttuğu gibi uzun bir süre telefonlara da çıkmıyordu. 2007 Ocağında piyasaya çıkıyor, daha önce Aslan B. ve Emin Ş.’e verdiği ve bunlar tarafından açıkça yazılamayan Aksu’nun Ermenilik belgesini yazmamı istiyordu” yazdığı, 

Sanık Doğu Perinçek’ in Genel Başkanı olduğu İşçi Partisinin Ankara ilindeki Genel Merkezinde yapılan aramada el konulan “önemli 2” ibareli CD’nin incelemesinde, “yargıtay ile ilgili notlarım” isimli word belgesinin içeriğinde; (Yarg. 8 Hamdi Yaver A.’a teşekkür edelim. (Tv için Danıştay’daki çabalarına) Ancak Baskınla, Kaboğluyla iyi görüşüyor) (Gümüşhane Baro başkanının cinayet davasına bakılacak) (İ.Selçuk’un yemeği en son ne zaman oldu. Silahçıoğlu en son ne zaman katıldı. Sabih bey, Yarsav başkanı katılıyor) (Murat Ö. iş arıyor. Bakılsın, sıcak yaklaşalım) (Yalova Adliyeden Ünal K. ile görüşelim) (AKP dosyasını Eminağaoğluna iletelim, görüşünü alalım. Limandaki yemeğe yetiştirelim.  Yemeğe Eminağaoğlu dışında E.Poyrazla Levent Ersöz Paşa da gelecek) (Adliyeden Mahmut K. fazla uğranılmasın) (Başsavcı Abdurrahman Y. babasının durumuna bakılsın. acil) (Adalet Bakanlığı Teftiş Kurulu Başkanının babasının durumuna bakılacak.acil) …”yazdığı,

Sanık Doğu Perinçek’in Genel Başkanı olduğu İşçi Partisinin Ankara ilindeki Genel Merkezinde yapılan aramada el konulan “Önemli 3” ibareli CD’nin incelemesinde, “Ergün Poyrazın-Jitemden Aldığı Para” isimli klasörün içeriğindeki word sayfalarında değişik tarihlerde düzenlenen tutanaklar olduğu, bu tutanaklar incelendiğinde, 02.06.2004 tarihinde Ergün Poyraz’a İstihbarı amaçlı araştırmalarında kullanması için İstihbarat Başkanlığı kasasından 200 Amerikan doları verildiği belirtilmiş ve onaylayan bölümünde Levent Ersöz-Tuğgeneral-İstihbarat Başkanı yazdığı, 

Yine 18.12.2003 tarihli tutanakta Ergün Poyraz’ a İstihbarı amaçlı araştırmalarında kullanması için İstihbarat Başkanlığı kasasından 750 Milyon TL verildiği belirtilmiş ve onaylayan bölümünde Levent Ersöz-Tuğgeneral-İstihbarat Başkanı yazdığı görülmüştür.

Şüpheliler Şener Eruygur, Hasan Atilla Uğur ve Hurşit Tolon’dan ele geçirilen dijital verilerde Balıkesir Valisi (Merkez Valisi), Bedrettin Dalan, Cem U. Fikret B., Nuray B., Kıvanç Değirmenci kod İsmail Yıldız, Tuncay Özkan, Mehmet Emin K., Mustafa Balbay, Ömer Faruk G., Turgut A. isimli şahıslarla yapılan görüşmelerin ses ve görüntü dosyalarının yanında çözümlerinin olduğu görülmüştür. Bu çözümlerde ve ses dosyası olan çözümlerde bir tarafta “Başkan (Levent Ersöz)” olarak bahsedilen şahsın olduğu, diğer tarafta görüşülen kişinin isminin yazdığı görülmüştür. Bu görüşmelerin özetleri ise aşağıya çıkartılmıştır. 

5 Kasım 2003 tarihinde Kıvanç Değirmenci kod adlı İsmail Yıldız ile Levent Ersöz arasında yapılan görüşme metni çözümünde özetle; AKP’nin bölünmesi ile ilgili konuşmalar yaptıkları, görüşme içerisinde İsmail Yıldız’ın AKP’nin bölünüp parçalanmasının çok kolay olduğunu söylediği, bu çerçevede “hadiseden milletvekillerinin hepsi bu şekilde tesir edecek hale geldiler. Orada 219 tane milletvekili AKP’den kopacak durumda, bu sayı 250 ye çıkabilir.” dediği,   

Görüşmenin devamında bu durumu Mehmet A.’a anlattığını ve AKP içerisinde sadece 55 tane DYP kökenli milletvekili olduğunu, 40 milletvekilinin MHP kökenli olduğunu, 60 milletvekilinin ise ANAP geçmişi olduğunu söylediğini, fakat bunun için gerginliğin tırmandırılması gerektiğini ifade ettiği, bunun üzerine Levent Ersöz’ün “gerilimi kim tırmandıracak, nasıl tırmandıracak” dediği, İsmail Yıldız’ın da “gerilimi de bir şekilde TSK tırmandırabilir. Stratejik olarak ama dini noktalar üzerine değil de milli noktalar, idari yapı ya da hukuk konularında sıkıştırabilir” “gerilimi orada tırmandırırsa, Ağar ılımlı mesajları vermeye devam ederse, hatta biraz daha yoğunlaştırırsa bunu, AKP nin milletvekillerinin DYP ye geçmesi için meşru bir zemin oluşur” dediği, Levent Ersöz’ün de “yani korkup kaçan mı olur” dediği, İsmail Yıldız’ın “hem korkup kaçan olur, hem de DYP böyle bir durumda en iyi adres galiba” dediği, 

Görüşmenin devamında; İsmail Yıldız’ın Ali Müfit G.’nın AKP’den kopartılması gerektiğini öne sürerek “Ali Müfit Beyi mutlaka koparmamız lazım. Ali Müfit Bey, gelecekte Türkiye’deki Tayyip Beyin pozisyonunu doldurabilecek siyasi olarak görülüyor” dediği, 

Görüşmenin devamında; Mehmet A.’ı ne şekilde yönlendirdiğini anlattığı, bu çerçevede Mehmet A.’a, Türkiye’deki işsizlik sorununu çözeceğini ve ekonomi ile ilgili vatandaşı ikna edebilecek söylemlerde bulunmasını tavsiye ettiğini, bundan sonraki süreçte de Meclise yöneleceklerini söylerken “Meclis içerisinde bazı milletvekillerinin hiç değilse milli ve dini duygularıyla bir şekilde oynayalım, oradan bir grubu DYP’ye angaje etmeye başlayalım” dediğini, 

Görüşmenin sonlarına doğru İsmail Yıldız’ın yerel seçimlerde AKP nin ciddi anlamda oy almasının engellenmesinin gerektiğini söylediği anlaşılmıştır.

22 Kasım 2003 tarihinde Kıvanç Değirmenci kod adlı İsmail Yıldız ile Levent Ersöz arasında yapılan görüşme metni çözümünde özetle; Başlangıçta İsmail Yıldız’ın DYP ile ilgili yoğun çalışmalarının olduğunu, DYP’nin kamp faaliyetlerini yaptıklarını, burada karşıt grupları bir araya getirmeyi düşündüklerini, toplantının 10 Aralıkta Hilton otelinde yapılacağını söylediği, Levent Ersöz’ün de söz konusu toplantıya katılacak isim verebileceğini söylediği, görüşmenin devamında, İstanbul’da meydana gelen HSBC Bankası ve İngiliz Konsolosluğundaki patlama olaylarıyla ilgili konuştukları, bu konu ile ilgili konuşurken Levent Ersöz’ün daha önceden aralarında konuştukları AKP ile ilgili bir şeyi kastederek “alabildiniz mi onları” diye sorduğu, İsmail Yıldız’ın da “alamadık paşam, zannediyorum bu akşam operasyonu bitireceğiz, tam beş gündür uğraşıyoruz paşam” “patlama bizim işimize yaradı. Şimdi bir ekiple sürekli onu gözlüyoruz. Aslında aldığımız anda birçok şey kökünden değişebilecek. Çok fazla deşifre olmadan götürmeye çalışıyoruz” dediği, 

Görüşmenin devamında, AKP nin dağıtılması ve hükümetten düşürülmesi ile ilgili konuşurken İsmail Yıldız’ın “AKP yi tehdit edebilecek tek güç şu anda silahlı kuvvetler paşam. Başka bir şey yok” dediği ve devamında AKP nin dağıtılması için Mehmet A. ve Cem U. ile ilgili yaptıkları planları konuştukları,

Bu çerçevede İsmail Yıldız’ın Mehmet A.’ı ne şekilde yönlendirdiğini anlattığını, fakat Mehmet A.’ın bunu değerlendiremediğini söylediği, bunun üzerine Levent Ersöz’ün “Ağar’a aslında anlaması gereken bir mesaj gönderdik. Onu algılaması lazım. Yani Şırnak Milletvekili ile ona mesaj gönderdik. Onu anlaması lazım.” dediği, İsmail Yıldız’ın da Mehmet A.’la tesadüfen gerçekleşmiş gibi bir görüşme yapılıp yapılamayacağını sorduğu, Levent Ersöz’ün de “tesadüfe gerek yok, davet edelim Mehmet A.’ı, gelsin görüşelim, konuşalım” “ama öncelikle parti içerisinde birkaç milletvekili transfer etmesi gerektiğini düşünüyorum” dediği, İsmail Yıldız’ın da “beş tane milletvekili paşam, beşi geçecek, iki tane Isparta milletvekili, iki tane Muğla milletvekili, bir tane İstanbul milletvekili, benim temas halinde olduğum 15 tane milletvekili var. İlk aşamada beş transfer gerçekleştirebilecek durumdayız, ondan sonra parça parça diğerleri. Şimdi bir çalışma yapıyoruz. Kim ne karşılığı AKP den ayrılabilir diye. Önemli ölçüde tamamlanmak üzere” dediği,

Görüşmenin devamında, İsmail Yıldız’ın “uzun lafın kısası paşam, Ağar’ı ikna edeceğiz paşam, orada bir tereddütümüz yok. Zannediyorum kısa zamanda, aralık sonuna kadar da önemli sayıda milletvekiline ulaşabilecek durumdayız.” dediği,  

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, DYP ve Mehmet A. olmadığı takdirde AKP’nin alternatifinin Genç Parti ve Cem U. olabileceğini konuştukları, bu çerçevede İsmail Yıldız’ın “AKP’nin alternatifinin Genç Parti olabileceğini söylüyoruz paşam. Çünkü para var. Hükümeti yıkma girişimi var.” “…neticede Genç Parti önümüzdeki günlerde böyle bir çıkış yapabilir. Cem U. paranın, kesenin ağzını açabilir. Milletvekili transferi yapabilir. Ama nereye kadar yapabilir? İktidara gelebilir mi? Ben o kadar olacağını düşünmüyorum da, AKP yi, hükümeti zayıflatıcı bir faktör olarak kullanılabileceğini düşünüyorum” “...burada Cem kullanılabilir paşam rahatça hükümetin düşürülmesinde. Cem çok rahat kullanma makamı haline gelebilir.” dediği, 

Görüşmenin devamında, Mehmet A. ve Cem U. hakkında bir değerlendirme yaptıkları, bu çerçevede İsmail Yıldız’ın “sonuçta her ikisi de kontrolsüz güç paşam. Kesinlikle, çünkü Cem’in böyle endişeleri olmaz zaten, Cem parasına bakar, keyfine bakar, Cem’in en ufak bir milli düşüncesi yoktur, babasının belki olabilir. Ama dolar bütün milli düşünceleri yumuşatabiliyor…. Burada gariban yine Ağar paşam, yani Genç Partiden de bir şey çıkarmamız mümkün değil” dediği, ayrıca görüşme içerisinde, İsmail Yıldız’ın Genç Partinin arkasında muhtemelen İngiliz İstihbarat Servisi MI 6 olduğunu söylediği, 

Görüşmenin devamında, İsmail Yıldız’ın sonucun kısa zamanda alınabileceğini söyleyerek “burada ilk adım, partiyi dağıtacak ortam, arkasından dağıtmak, sonucu almak ve Mehmet A.’ı ya da “X” i hadisenin başına geçirmek olabilir paşam” dediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, İsmail Yıldız’ın konuyu Mehmet A.’a anlattıklarını ve yavaş yavaş ısındırdıklarını, fakat Mehmet A.’ın bazı korku ve çekincelerinin olduğunu söylediği, ayrıca AKP’den koparabilecek milletvekilleri ile ilgili çalışmalar yaptığını söylediği, bu çerçevede “bakın şu milletvekilleri, şunlar vaat edildiğinde partiden kopabilir. Seçim süreci yaklaştı, bunların hepsinin dosyası var aşağı yukarı. Örnek veriyorum, Miraç A., Malatyalı, ne yapıyor? Erkan M.’nun kasası, onun kirli işlerini yapıyor, seçimden önce bunu deşifre ederiz, adama dersin ki sen artık epey kirlenmişsin, bunun dışında kal. Yani siyasette yapılmayan şeyler değil bu.” dediği ve bu konuları Mehmet A.’a anlattığını, Mehmet A.’ın da yavaş yavaş aklına yattığını söylediği, devamında “aklına yatıyor yavaş yavaş, geçen gün bir iki milletvekili ile ilgili background verdim. Mesela Kırıkkale milletvekili Murat, Milli Görüşçü, AKP’den, akrabaları DYP’de, Kürt kökenli, akrabaları kürt kökenli ama DYP’deler. Birkaç örnek verdim, bu adama milletvekilliği garanti versen AKP’den bugün istifa eder. “garantiyi verirsek ne olacak” diyor, biz bunu aday yapmak zorundayız. Zorunda değilsin dedim.” dediği, 

Görüşmenin devamında, İsmail Yıldız’ın AKP’nin dağıtılması için yeterince malzeme olduğunu ve istendiği takdirde çok kısa bir sürede dağıtabileceklerini söylediği, bu çerçevede “AKP yi hükümetten indirmek, toplam bizim 15 günümüzü alır paşam en fazla” “15 günde rahat indirilebilir, çünkü gerçekten malzeme var…, tedbirli bir plan yapılabilir, aşamalı bir plan. O aşamalı plan dahilinde önce yıpratıp sonra iyice dağıtmak” “…ben şunu söylüyorum, AKP yi dağıtmak için çok fazla bir şeye gerek yok paşam, rahatça dağıtılabilir bir parti AKP. Yeter ki A. siyasi hırsını biraz ilerletmiş olsun. Biraz hırslansa dediğim gibi AKP yi dağıtmak en fazla 15 günümüzü alır normal şartlar altında” dediği, 

Görüşmenin içerisinde, İsmail Yıldız’ın AKP’nin dağıtılması için medyanın öneminden bahsettikleri, bu konuda medyanın verimli bir şekilde kullanılabilmesi için Cem U.’dan faydalanılabileceği, Cem U.’ın gerekli finansmanı sağlayabileceğini söylediği, ayrıca hükümetin aleyhinde yayın yaptırmak için araştırma yaptığını, birkaç kişiye sorduğunu ve mesela Karamehmet grubunun ilk yayın yapacak gruplardan biri olabileceğini anladığını, Levent Ersöz’ün de “peki Doğan da buna yanaşacak mı” dediğini, İsmail Yıldız’ın “paşam  o da  zor durumda bir çok açıdan. Yani kendisinin Alman istihbaratıyla olan ilişkisinin yavaş yavaş deşifre edildiğini düşünüyor, yani zorlandığını düşünüyor. Kendisini ciddi anlamda şantaja tabi tuttuklarını düşünüyorum, Almanların ve içeride bazı grupların. Yine dışardan bazı grupların. Her an ilişkisinin deşifre edilebileceğinin korkusu var Aydın D.’ın” dediği,  

Görüşme içerisinde ayrıca Can A. ile konuştukları, İsmail Yıldız’ın Can A. için “ağzı gevşektir, sır tutmaz” dediği, Levent Ersöz’ün de “Hayrullah onu kullanıyor zaten” dediği, İsmail Yıldız’ın da “paşam biz kullanıyoruz. Fakat Cem H.’a soğuk. Tanımıyor Hayrullah’ı, birde Sabah grubundan geldi Hayrullah” dediği, 

Görüşme içerisinde ayrıca Anap’lı Ali Talip Ö. ve Nesrin N. hakkında konuştukları, İsmail Yıldız’ın Nesrin N.’ın CİA ajanı olduğunu ve gayri milli bir insan olduğunu söylediği,

Görüşmenin sonlarına doğru Levent Ersöz’ün konuştukları konularla ilgili bazı bilgi ve belgeler istediği ve ayrıca “bizimle olan ilişkin deşifre olmasın” dediği, İsmail Yıldız’ın da istenilen belgeleri en kısa sürede getireceğini, diğer konularda da çok ketum olacağını söylediği anlaşılmıştır. 

16 Aralık 2003 tarihinde şüpheli Levent Ersöz ile Ahmet Tuncay Özkan arasında yapılan görüşme çözümünde özetle;  Levent Ersöz’ün “Kaleler birer birer düşüyor zaten” dediği, Tuncay Özkan’ın da “çok düştü, mevzide kalmadı. Sıkıntı büyüyor” dediği, görüşmenin devamında Tuncay Özkan’ın, Show TV televizyonundaki işinden çıkartılması ile ilgili patronu Mehmet Emin K. hakkındaki şikâyetlerini dile getirdiği, yeniden işe alınması için Mehmet Emin K.’e baskı yapılmasının faydalı olacağını, kendisinin yeniden Show TV televizyonuna geri dönmesinin çok önemli olduğunu söylediği, bu çerçevede “Mehmet Emin’i biraz daha sıkıştırarak oynanırsa bu geri adım atmak zorunda kalacaktır, geri adım attığında da bunun canına okumak lazım” dediği, Levent Ersöz’ün de Jandarma Genel Komutanı Şener Eruygur’un K.’le görüştüğünü, fakat K.’in Tuncay Özkan’ın kendisinin ayrılmak istediğini söylediğini ifade ettiği, Tuncay Özkan’ın da bunun yalan olduğunu söylediği,

Bu çerçevede Tuncay Özkan’ın K.’i şikayet ederken, “Mehmet Emin K. zora düştüğünde en büyük desteği Silahlı Kuvvetlerden gördü, bunun üç tane nedeni var, birincisi ulusal bir sermayeyi temsil etmesi, ikincisi bizim içinde bulunmamız ve yakınlığımız, üçüncüsü de Mehmet Emin K.’in söylemi” dediği ve ayrıca Mehmet Emin K.’in kendisini Başbakan’ın talebi üzerine işten çıkardığını söylediği, 

Görüşmenin devamında Tuncay Özkan’ın iki yıl önce Genelkurmay Adli Müşavirliğinden Erdal Şenel paşanın kendisini aradığını ve yanına çağırdığını, kendisinin de gittiğini, Tanju Güvendiren ve Erdal ile bir görüşme yaptıklarını, bu görüşmede kendisinden Doğan grubu ile ilgili bir tahlil yapmasını istediklerini, kendisinin de “ulusal açıdan Doğan grubunun tahlilini yapacak olursam Doğan grubu Türkiye’ye zararlıdır, mutlaka alternatifinin oluşturulması gerekir” dediğini, bunun üzerine kendisine “sana bir teklif gelecek, sen bu teklifi kabul et” dendiğini, kendisinin bu teklifin kimlerden geleceğini, Türkiye’de öyle bir grup olmadığını, fakat böyle bir teklif gelse memnuniyetle kabul edeceğini, Türkiye’de alternatif bir medya yaratılmasını, o medyanın ulusal duruşunun güçlendirilmesini memnuniyetle destekleyeceğini söylediğini ve bir hafta sonra da K. grubunu kastederek gruptan teklif geldiğini, bu durumdan kendisinin çok rahatsız olduğunu, bunların battığını, fakat git bat diyorsanız batayım dediğini, bunun üzerine kendisine “bu ulusal bir görevdir, bu grup batmaz, sen merak etme” dendiğini, kendisinin de gruba girdiğini, girince diğer komutanlarla görüşme fırsatı olduğunu ve herkesin “ulusal bir gruptur, desteklenecektir” mesajı verdiğini, bu mesajı alınca ilk günden itibaren ulusal bir duruş ortaya koyduğunu ve ona uygun olarak ta SHOV TV televizyonu ve Akşam gazetesini boşalttığını ve bir çizgi yarattığını, grubun bir çizgisi oluştuğunu, aynı zamanda Türkiye’de medya da olmaz denilen bir şey yaptığını ve Akşam Gazetesinin tirajını 120.000 den 210.000 e çıkarttığını, Akşam Gazetesinin lümpen bir gazete iken AB grubunda çok etkili bir gazete haline geldiğini, Show TV’yi dördüncü sıradan birinci sıraya çıkarttığını, reklam gelirlerini artırdığını beyan etmiştir.

Görüşmenin devamında; Levent Ersöz’ün K.’in gelmesini Jandarma Genel Komutanı Şener Eruygur’a arz ettiğini, Komutanın bir gün sonra yurtdışına gideceğini, yoksa kendisiyle görüşmeyi çok arzu ettiğini söylediği, Tuncay Özkan’ın da “Sağolsun, çok saygılarımı selamlarımı iletin lütfen. Ben kendisine de gelirim sonra. Şimdi Jandarma Komutanının kendisini aramış olması, bugüne kadar sığındığı, yaşamasına neden olan her şeyi bırakması. Şimdi beni bırakıyor, bundan önceki dönemde hiçbir yaşama şansı yoktu. Ben geldiğimde içeriye alınmak üzereydi. Bizim yaptığımız şey şu; biz insanlara dedikki biz burada bir kale inşa edeceğiz. Ve bu kale Türkiye’de ulusal duruşun bir kalesi olacak. Ben o kaleyi 1,5 ayda inşa ettim.” dediği, 

Görüşmenin devamında; Tuncay Özkan’ın “Jandarma komutanımızın devreye girmesi, bu adamında bugüne kadar aldığı örneğin Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreteri emekli olan Tuncer Kılınç’tan aldığı bir destek var.” dediği, 

Görüşmenin devamında; yine Karamehmet grubunda çalışan Nuray B. ve İsmail K. hakkında konuştuğu ve bu kişilerle ilgili şikâyetleri dile getirdiği, bu kişilerle birlikte çalıştığı dönemde bu kişilerin o dönemde Kara Kuvvetleri Komutanı ile ilgili haber yapmaya çalıştıklarını, kendisinin buna engel olduğunu, bu çerçevede “benim bir talimatım vardı, Silahlı Kuvvetler, MİT ve Emniyet ile ilgili bütün haberler bana gelecekti. Çünkü Emniyette Fethullahçıları tanımıyorlar, onları övüyorlar. MİT’i yıpratmak için çok kötü kampanyaları vardı. MİT Müsteşarını göndermek istiyorlardı. Silahlı Kuvvetlerin içinde de kendi kafalarına göre bir düzenleme yapmak istiyorlardı.” dediği,

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde; Ali Müfit G. ve bu kişiye ait televizyon kanalı hakkında konuşmaya başladıkları, Tuncay Özkan’ın Ali Müfit G.’nın öneminden bahsettiği ve bu kişiye ait televizyonu yerel seçimler öncesinde almak istediğini söylediği, bu çerçevede Tuncay Özkan’ın “Ali Müfit’i sıkıştırmak gerekiyor. Yine ben sizden yardım isteyeceğim” dediği, 

Görüşmenin devamında; Tuncay Özkan’ın “ben kendisiyle yüzyüze konuşmadım daha, korkmasın diye. Çünkü bu Recep Tayyip nedeniyle bundan korkuyorlarda, Dalan’ı konuşturdum, Bedrettin beyi konuşturdum, siz de Bedrettin beyle konuşup bilgi alabilirsiniz. Bedrettin Dalan’a dedim ki git bununla bir konuş, öyle bir şeye ihtiyacımız var. Bu ihtiyaç Türkiye’nin ihtiyacıdır, burada bir ulusal duruş ortaya koymalıyız” dediği,

Görüşmenin devamında medyanın öneminden ve medyadaki ulusal duruşu kontrol altına almaktan bahsettikleri, bu çerçevede Tuncay Özkan’ın “medya çok önemli, medya içerisinde benim ve benim arkadaşlarım bu düşüncede, ortak düşündüğümüze inandığımız bu düşüncelerin bu duyguların bulunmasında büyük fayda var, bunun için ben diyorum ki biz operasyonu mutlulukla sonuçlandıralım. Ne olmalı, Mehmet Emin’in kafası bu işe aymalı ve aydınlanmalı ve geriye gitmemelerini değerlendiririz.” “ikincisi de yedek bir sistem olarak bu Ali Müfit G.’nın elindeki sistemi almalıyız ve olayı organize etmeliyiz. Ben, onunla ilgili olarak Ali Müfit beye yapılacak psikolojik bir baskının çok yararlı olacağına inanıyorum. Orada bu TV kanalı, bugüne kadar Türkiye’de ve dünyada hiç kimsenin yapamadığını yapabilir… Yerel seçim öncesinde Show TV de Mehmet Emin’in yaptıramadığı her şeyi yapma olanağı var. Bütün görüşlerini orada seslendirme olanağı alır ve yarın bir gün çok ileri bir hamle alır” dediği, Levent Ersöz’ün de “iktidara vurulacak darbe için bu çok önemli” dediği,  

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde; yeniden medyanın öneminden bahsettikleri ve Tuncay Özkan’ın bu çerçevede “Türkiye’yi inşa edebilmek için bir tek koşul var, Türk medyasını aynı zamanda kontrol edebilmek…, Dünyanın neresinde psikolojik istihbarat yapmayan devlet var, bu ne demek, MGK’nın tutanağı gizli. Bunu sana veren, bu bilgiyi yaymak için sana veriyor” dediği, (Tuncay Özkan’ın Küçükçekmecedeki deposunda yapılan aramalarda çok sayıda MGK toplantı tutanakları ele geçirilmiştir.)

Görüşmenin devamında; Tuncay Özkan’ın “İstanbul TV konusunda mutlaka Ali Müfit G.’ya baskı yapıp, bunu devredip çıkması konusunu sağlamalıyız. Ama bununla birlikte mutlaka Akşam’da geri adım atmak zorunda. Çünkü onu bugüne taşıyan Türk Silahlı Kuvvetleridir. Bugün ayakta kalmasını Türk Silahlı Kuvvetlerine ve bana borçludur, yaptığı her şey çok büyük hata olur ve kendisine döner.” dediği ve görüşmenin devamında Levent Ersöz’ün Mehmet Emin K.’in nerede olduğunu sorduğu, Tuncay Özkan’ın da “Ankara’da olması lazım, bugün veya yarın Turkcell toplantısı var. İstanbul’a dönebilir ama buralarda. Burada ben bir yöntem olarak ta şunu tavsiye ediyorum, çünkü ben çok fazla girmek istemiyorum, sonuçları açısından. Yoksa ben karşısına dikilir, kendisini çok da güzel azarlar ve terbiye ederim. Buradaki en önemli sorumuz şu. Nankörlük etmenin kendisine bedeli olacağını öğrenmesi lazım. Ciddi söylüyorum, buralara gelmesindeki en büyük etken TSK’dır, benim buraya gelmemdeki en büyük etken TSK’dır, bu Türkiye için bir görev olarak verilmiştir.” dediği, 

Görüşmenin sonlarına doğru; AKP ile ilgili konuşmaya başladıkları ve bu çerçevede Tuncay Özkan’ın “AKP kendi içerisinde üçe dörde bölünmek zorunda. Erkan M.’yu, B.’nu biraz körüklemek lazım. Ben sekiz dokuz ay önce Erkan ile bir görüşme yaptım. Dedim ki Erkan sen çok seviliyorsun, destekleniyorsun, biz seninle çok paslaşacağız. Ben geldim burada Enerji bakanını tehdit ettim. Dedim sayın bakan bu YÖK yasası falan filan böyle yapıyorsunuz. Bunların altından kalkabilecekmisiniz. Ben bunları yayın yapacağım. Bunları göğüsleyebilecek misiniz? Söyle Tayyip’e bunları çeksin, adam bana geri döndü, “gece ben notunuzu ilettim” dedi. Ertesi günü çekti adam, sonra 29 ekim resepsiyonunda “bak görüyor musunuz, dediklerinizi yapıyoruz” dedi, bunlar beni TSK’nın temsilcisi gibi görüyorlar, öyle gördükleri içinde adam TSK bir darbe ile gelip benim kafamı uçuracaklar diye korkuyor, onu öyle görüyor, onun algısı öyle” dediği anlaşılmıştır.


17 Aralık 2003 günü Mehmet Emin K. ile Levent Ersöz ve Hasan Atilla Uğur arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Öncelikli olarak Mehmet Emin K.’in ticari konuları ve ekonomik sıkıntıları ile ilgili konuşma yaptıkları, görüşmenin ortalarına doğru Levent Ersöz’ün “Komutanımızın size selamı var, kendisi yurt dışında, kendisi ile görüşmemiz esnasında şunları size iletmemizi istedi. “Tuncay beyle İlgili bunu Mehmet beyden beklemezdim” dedi. “Kendisi çok üzüldüler. 1,2 yıllık sıkıntıları paylaşmış, sizlere yardımcı olmuş bir insan. Bazı çevrelerden, bazı kişilerden size bir takım şeyler gelmiştir, geldiğini de biliyoruz. Son uçta bu bir vefadır, ama bütün bunlara rağmen karşılıklı olarak iyi niyetin göstergesidir bu söylediğim konu yerine gelsin, Mehmet bey beni hiçe saydı, bu konuyu kendisine aktar, umarım bu konunun telafisini yapar dedi.” dediği, Karamehmet’in de “Ben bu konuyu size şöyle anlatayım. Tuncay beyin bizimle bir kontratı var. Bizimle değil de ayrı bir şirketle, Tuncay beye çok baskılar geldi. Ben öyle baskılara şey yapacak değilim. Başbakan bizim televizyona hiç gelmedi. Çok söyledik ama olmadı, beyanat vermiyor. Buna rağmen biz Tuncay beye bir şey yapmadık. Borçlarımız var, kısıtlamaya gitmemiz lazım. Onun maliyeti vergiler dahil 9 milyon dolar, bu televizyona geliyor. Bundan önce 7 milyon dolardı. Arkadaşlarla konuşurken bunları biraz indiremez misiniz demişler, o da ben ayrılıyorum demiş. Ben yoktum. Cuma günü geldim Türkiye'ye. Ben arkadaşlarla bir konuşayım dedim, sonra siz telefon açtınız, konuştum Biz anlaştık ayrılıyoruz, ücretini kesmedik, program için ücreti devam ediyor. Yerine kimseyi almadık, ondan sonra ne Başbakan ne Bakanlardan teklif gelmedi, yine söylüyorum yerine de hiç kimse alınmadı.” dediği, bunun üzerine Levent Ersöz’ün “Size nasıl geldi bilmiyorum, program da ücretsiz çalışırım demiş.” dediği, Karamehmet’in de “Onu da bizim arkadaşlar kabul etmediler.” dediği, bunun üzerine Levent Ersöz’ün de “Komutanımız söyledi, telafisi olabilir diye. Kendisinin söylemesine rağmen hiçe saydınız. Konu tamamıyla özel, burada kalacağına inandığımız için.” “Siz bir kez daha düşünün, gerekirse o vatandaşı bir kez daha çağırın nedir bu diye. Kendisini sever veya sevmezsiniz.” dediği, Karamehmet’in de “Kendisiyle hiçbir şeyim yok. Kendisi ben ayrılayım dedi, kendisine sorabilirsiniz” dediği, Levent Ersöz’ün “Ben kendisinin ayrılma gibi bir düşüncesi olmadığını öğrendim.” dediği, Karamehmet’in de “Ama ayrıldıktan sonra demiştir. Ayrıldı, aradan ne kadar geçti, organizasyon yaptılar. Ondan sonra ben bu söylediğinizi de söyledim, ücretsiz çalışırım demiş idareye. Ama kontratı boyunca her türlü mahrumiyetini ödüyoruz yani.” dediği, Levent Ersöz’ün “Onun mahrumiyetinden ziyade Show TV gibi bir basın yayın kuruluşunun bu çizgisinin devam ettirilmesi son derece önemli.” dediği, Karamehmet’in “Orada bir endişeniz olmasın.” “Komutanım hassasiyeti biliyoruz ama, sorun, kendisine biz en ufak bir şey söylememişizdir. Ama devletin aleyhine bir yayın falan, onlara da müsaade etmeyiz tabi.” “Ben bir daha konuşayım.” dediği, Levent Ersöz’ün de “İyi olur. Ben Komutanıma sizinle görüştüğümüzü ifade edeceğim. Kendisini bu konuda rahatlatmamız lazım. Komutanım sizin söylediğinize çok üzüldü, bir anda böyle bir şey söyleyince Komutanımız hassas bir insan, tanıyorsunuz değil mi ?” dediği, 


Görüşmenin devamında, Hasan Atilla Uğur’un söze girerek “Ama Mehmet bey tabi bu arada şu da var Komutanım bana bunu ilettiği zaman Genel Komutanımızla birlikte, ben sizin samimiyetinizi bildiğim ve sizi herkesten daha iyi tanıdığım için rahatlıkla şunu söyledim. Komutanım, çağırırız Mehmet bey gelir oturur konuşuruz ve açıklıkla konuşacak bir insandır dedim. Hakikaten de öyle oldu. Komutanımız hakikaten kırılmış, hassas bir insan, tekrar çağırıp ta Tuncay Bey ile konuşursanız kendisini de mutlu edersiniz.” dediği, Karamehmet’in de “Ama komutanım, tabi bazı yapamayacağım şeylerde var.” Dediği, Hasan Atilla Uğur’un da “Bir dinlerseniz en azından kendisini” dediği, Karamehmet’in de “Biz zaten kendisiyle konuşmak İçin Pazar günü sözleşmişlik, kendisini arayacaktım, ama işte Ankara'ya geldiğim için görüşemedik. Ama, çağırırız. Osman Bey her gün görüşüyor. Kırgınlığımız yok.” “Şimdi tabı ama komutanım, adam medya başkanı, ertesi gün ayrıldı deniyor. Orada tabi herkesin aklına acaba baskıyla mı ayrıldı sorusu geliyor” “Ben iki şey söyleyebilirim Komutan'a. Bir tanesi hiç kimseden, ama hiç kimseden en ufak bir şey gelmedi, bir. İki, onunla konuşan, o gruba bakan arkadaşımız, "yahu çok erkek adammış, iki dakikada ben ayrılıyorum dedi" şeklinde takdirlerini de söyledi, Hatta bu ayın sonu diye söylenmişti, sonra 01 Ocak diye kendisi düzeltti. Ama benim bunun dışında da söyleyecek bir şeyim var. Benim hiç haberim olmadı” “Hayır, en ufak bir şey, ne Bakandan, ne Başbakandan, ne başka bir kimseden en ufak bir baskı gelmedi. Gelse ne yapardık onu da bitmiyorum ama. Şimdi bize daha Önce gelen baskılara biz hiç itibar etmedik. Ama tavır koyuyorlar tabi.” dediği, Hasan Atilla Uğur’un da çok kritik bir dönemden geçildiğini, bu nedenle Show TV ve Akşam Gazetesinin önemli olduğunu, bu nedenle bazı baskılar altında kalmaması gerektiğini söylediği ve görüşmenin sonlarına doğru “Ankara'da temasta olabileceğimiz, güvendiğiniz bir kimse var mı?” dediği, Karamehmet’in de Akşam Gazetesinden Serdar Ç.’nun, Show TV’den de Bülent E.’in isimlerini ve telefon numaralarını verdiği, 


Görüşmenin son kısmında ise Hasan Atilla Uğur’un “Bu arada komutanım da buradayken belirtmek istiyorum. Turkcell İle İlişkilerimiz çok güzel devam ediyor. Bunun için de teşekkür etmek istiyorum. Aşağıdaki arkadaşlarla da gayet İyi ilişki içerisindeyiz.” dediği, Karamehmet’in de teşekkür ederek ayrıldığı anlaşılmıştır.  

26 Aralık 2003 tarihinde Nuray B. ile Levent Ersöz ve Hasan Atilla Uğur arasında yapılan görüşme metni çözümünde özetle; Öncelikli olarak Karamehmet grubunun mali konularla ilgili yaşadıkları sorunu konuştukları, Nuray B.’ın ekonomik yönden ve BDDK ile yaşadıkları sorunları ayrıntılı olarak anlattığı, görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, Levent Ersöz’ün medyadaki vaziyetlerin nasıl olduğunu sorduğu, Nuray B.’ın da Tuncay Özkan’dan başlayarak ayrıntılı olarak anlattığı, Tuncay Özkan’ın gruba yaklaşık 1,5 yıl önce geldiğini, kişisel olarak kendisinin hiçbir zaman anlaşamadığını, Tuncay Özkan’ın Mesut Y. ile çok iyi ilişkilerinin olduğunu, 3 Kasım seçimlerinden önce bir gün Tuncay Özkan’ın Mesut Y. ile ilgili Mesut Y.’ı öven bir manşet attırmaya çalıştığı, bu manşetin o günün şartlarında gruba zarar vereceğini, bu nedenle kendisinin bu durumu Mehmet Emin K.’e ileterek Tuncay Özkan’ın yazdırdığı manşeti kaldırttığını, bunun üzerine Tuncay Özkan’ın kendisini telefonla aradığını ve “kardeşim sen kimsin” “sen medya grup başkanının yazdığı manşeti kim oluyorsun da gece yarısı indiriyorsun” dediğini, kendisinin de “sizin de bilmeniz lazım, Akşam Gazetesinin Ankara temsilcisiyim” “bu manşetin yalan olduğunu biliyorum” “o manşeti ben indirmedim, Mehmet Bey indirdi. Bence siz açın Mehmet Beye, ben medya başkanıysam Ankara temsilcisinin dediğini nasıl dinlersiniz diye sorun” dediğini, bunun üzerine Tuncay Özkan’ın telefonu kapattığını, bu arada kendisinin Tuncay Özkan’ın yazdırdığı manşetle ilgili bilgi verirken Hüsamettin Ö.’ın anlattıklarını da aktardığını, bir süre sonra Tuncay Özkan’ın kendisini yeniden aradığını ve “şimdi Ankara’ya geliyorum, Hüsamettin Ö.’ın da seninde ananını belleyeceğim” “bak sakın bir yere kıpırdama, ikinizin de anasını belleyeceğim” dediğini, bunun üzerine kendisinin Mehmet Emin K.’i arayarak konuyu aktardığını, bir süre sonra Tuncay Özkan’ın Ankara’ya geldiğini ve kapısını tekme ile açarak odasına girdiğini ve “sen kimsin” diye bağırdığını, kendisinin de “sen kimsin lan siktir git, benim odama giremezsin” dediğini ve kovduğunu, 

Daha sonra Tuncay Özkan’la yaşadığı sorunu Mesut Y.’a anlattığını, Mesut Y.’ın da “Tuncayla bir şeyin varsa ben hallederim” dediğini, 

Görüşmenin devamında, Tuncay Özkan’ın Karamehmet grubuna ekonomik olarak getirdiği yükü anlattığını, bu konuyu anlatırken Tuncay Özkan’ın eski çalıştığı Kanal D nin arşivini çalıp Show TV ye 500.000 Dolar karşılığında sattığını, Tuncay Özkan’ın aylık maaşının 100.000 Dolar civarında olduğunu ve ayrıca örtülü ödeneklerinin olduğunu, Tuncay Özkan ve ekibinin çok fazla ekonomik yük getirmesi ve grubun ekonomik sıkıntıları nedeniyle Tuncay Özkan’a personel giderlerinde azaltma yapılması gerektiğinin söylendiği, Tuncay Özkan’ın da bunu kabul etmeyerek ayrılacağını söylediğini, bu konuyu anlatırken Nuray B.’ın “şimdi de Tuncay Bey dışarıda bazı yerlerde şey diye anlatıyor, hükümet istemedi beni, Mehmet Bey de BDDK ile 4.5 Milyar dolarlık bir anlaşma yapacaktı, beni şart koştular, beni işten attılar. Ama bu yanlış cevap” dediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde bir dönem Tuncay Özkan ve Mesut Y.’ın devlet içerisinde çete oluşturduklarını söylediği,

Görüşmenin devamında, Nuray B.’ın medyanın çok sesli olabilmesi gerektiğini, kendilerinin grup olarak Cumhuriyet Gazetesini maddi açıdan desteklediklerini, ekonomik kriz yaşadıkları bir dönemde Cumhuriyet Gazetesinin yüzde 40 hissesini aldıklarını söylediği, 

Görüşmenin sonlarına doğru Levent Ersöz’ün “sizden özel bir ricamız var. Ergün Poyraz’a grubun bir katkısı vardı, şu an onu kestiniz, sıkıntınızı biliyoruz. Tuncay’a demişsiniz ya yüzde 50 indirelim diye, onu bu rakama çekerek bu ödemeyi devam ettirirseniz sizden özel ricamız, bu konuyu sağlarsak gerçekten iyi olacak. Ki sürekli olarak dik duran bir arkadaşımız. Mücadelelerini biliyorsunuz, şahsı da tanıyorsunuz, öyle kirli işlere konu olmayan bir çocuk. Bu konuda sizden yardımınızı istiyoruz” dediği, Nuray B.’ın da “tabi olur, peki” dediği, bunun üzerine Levent Ersöz’ün de “ben bu işi oldu gözüyle bakıyorum, öyle değil mi? Yani Ankara temsilcisi Nuray hanım zaten bu işlerin hepsini başarır diye düşünüyoruz, ben sizin cep telefonu numaralarınızı alabilir miyim” dediği, Nuray B.’ın da “0533 227.. 73” numaralı telefonunu verdiği, bunun üzerine Levent Ersöz’ün ısrarla ikinci bir numarası olup olmadığını ve varsa diğer numaraları da almaya çalıştığı anlaşılmıştır.

Mustafa Balbay ile Levent Ersöz ve Hasan Atilla Uğur arasında geçen görüşme çözümü özetinde; Şüpheliler Şener Eruygur, Hurşit Tolon ve Hasan Atilla Uğur’dan ele geçirilen dijital veriler içerisinde Jandarma Genel Komutanlığında görevli olduğu dönemde Levent Ersöz’ün değişik kişilerle yaptığı görüşmeleri kaydettiğine dair bilgilerin olduğu, bu çerçevede Mustafa Balbay’a ait 23 Aralık 2003 tarihli ve 5 Ocak 2004 tarihli görüşme çözüm tutanaklarının olduğu, ayrıca 23 Aralık 2003 tarihinde yapılan görüşmeye ait bir kısım ses dosyasının olduğu, ayrıca yine 23 Aralık 2003 tarihindeki görüşme çözümü içerisinde birçok benzerlikler olan yedi sayfalık ayrı bir çözüm tutanağı olduğu görülmüştür. 


23 Aralık 2003 tarihli görüşme içeriğiyle benzerlikler gösteren yedi sayfalık çözüm incelendiğinde Cumhuriyet Gazetesinin tirajının artırılması ve bu nedenle askeri birliklerde satılması konusunda konuştukları, bu çerçevede Levent Ersöz’ün “siz tirajı artırma konusunda şimdi nasıl buluyorsunuz. Askeri okullardaki personele yönelik olarak böyle bir şey, yani hem gazeteyi güçlendirmek hem de dediğim gibi birçok insan gazete okuyor. Er de gazete okuyor sonuç itibarıyla. Sadece subay astsubay değil” dediği, Mustafa Balbay’ın Cumhuriyet Gazetesini üniversitelerde 250.000 TL ye sattıklarını, aynı şekilde kışlalara da 250.000 TL den satabileceklerini söylediği, Levent Ersöz’ün de yeni bir oluşumun oldukça zor olduğunu, ama bu işlerin bir şemsiye altında götürülmesinin daha rahat ve kolay olacağını söylediği ve televizyon konusunu düşünüp düşünmediklerini sorduğu, Mustafa Balbay’ın da 1998 ve 1999 yılında Cumhuriyet TV diye deneme yayınına başladıklarını, fakat bir sonuç alamadıklarını söylediği, 


Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Mustafa Balbay’ın Cumhuriyet Gazetesi olarak kendilerine yönelik özeleştiri yaptığı ve bu çerçevede “bizim de hatalarımız oldu, 1950 yılında Demokrat döneminde iki yıl etkileniyor, hatta Nazım Hikmet’e hain diyorum ben, sonrada toplanıp özeleştirisini yapıyorum, bizim bazı yöneticilerimizin 1989 -1993 dönemi arası güneydoğu şeylerine yönelik PKK lıların açıklamalarını korumaya kalktılar, çok ağır oldu, o dönemde gazetemiz ama sonuç olarak şu anda gazete yönetimi Kuvayı Milliye çizgisinde” dediği, 


Görüşmenin devamında yerel seçimlerle ilgili konuştukları ve bu çerçevede Cezayir ülkesini örnek verdikleri, bu konuyla ilgili Mustafa Balbay’ın “Cezayir olayını söylüyorsunuz, genel seçimleri kazandılar ama ondan sonrası mümkün değil” dediği, hemen akabinde de Levent Ersöz’ün Mustafa Balbay’ın bir süre önce yaptığı “Genç Subaylar Rahatsız” başlıklı haberle ilgili konuşmaya başladıkları, bu çerçevede söz konusu haberle ilgili Genelkurmay Başkanının yaklaşımını konuştukları, bu sırada Mustafa Balbay’ın “babam arıyor geçen gün, oğlum kendine dikkat et diyor, Genelkurmay Başkanı onlara dönmüş diyor” dediği, Levent Ersöz’ün de bunların hepsinin kesilmesini gerektiğini, hayat hakkı tanınmaması gerektiğini, yoksa yeniden hortlayıp kendilerini ortadan kaldırabileceklerini söylediği, Mustafa Balbay’ın da “birisinde emekli vatandaş arıyor, tabi ben diyor 1960 ı gördüm, 1970 i gördüm, 1980 i gördüm. Şu ülkemizde şu birkaç ayına bakıyorum, fakat en geçerli darbe bu dönemki darbe diyor, insan olabilirde bu sistem içerisinde nasıl olabilir, bütün tartıştığımız konu burada” dediği, Levent Ersöz’ün de “olabilir, tartıştığımız konu rejim tartışması…, silahlı Kuvvetler eskisi değil ki yani kimileri demokrasiye bağlı bir topluluk var… herkesin gönülden bir sızı hissetmesi var, herkes dolunca benim yaptığım gibi bunların hepsini keseceksin, bir daha başa geçmeyecekler” dediği, Mustafa Balbay’ın da bu nedenle yerel seçimlerin çok önemli olduğunu, yüzde 40 tan fazla oy alırsa daha tehlikeli olacağını söylediği anlaşılmıştır.


23 Aralık 2003 tarihinde Mustafa Balbay ile Levent Ersöz ve Hasan Atilla Uğur arasında yapılan görüşme çözümü özetinde; Görüşme içerisinde genel olarak örgütün medya yapılanması ile ilgili konuşmalar yaptıkları, bu çerçevede özellikle Cumhuriyet Gazetesinin tirajının artırılması ile ilgili konuşmalar yaptıkları, bunların yanı sıra diğer medya organlarının kontrol altına alınmasını konuştukları, bu çerçevede Levent Ersöz’ün “medya sahipleri ile görüşme yapmak lazım” dediği, Mustafa Balbay’ın da “belli dürtmeler oraların yönetimindeki insanlarla” dediği, devamında Mustafa Balbay’ın “şu alternatif medya nasıl yaratılır, belki uzun sürede buna bakmak lazım, şimdi iki üç tane bir tane kanal değişik bir şey söylerse bunları etkiliyor” “Uzan’ın genel üzerindeki etkisi yüzde 3, genel pay içinde hükümet hazmedemiyor, çünkü ulaşıyor” dediği, Levent Ersöz’ün de “Uzan’ın savaşı bırakmaması lazım, bıraktı hata yaptı, kurtulacağını falan zannetti” dediği, 


Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Levent Ersöz’ün “siz tirajınızı artırmak açısından bizim askeri birliklerdeki askeri personele yönelik böyle bir şeyi nasıl uygun görürsünüz” dediği, bunun üzerine Hasan Atilla Uğur’un “yeterli olur mu ki acaba? Açsak?” dediği, Levent Ersöz’ün de “daha iyi, yani hem gazeteyi güçlendirmek ondan etkilenen bir çok insan şimdi evde gazete okuyor, sonuç olarak sadece subay astsubay değil, askerde okur, en azından Silahlı Kuvvetlerin kapısını biraz daha aralıyor” dediği, Hasan Atilla Uğur’un da “çok doğru komutanım, erler eskisi gibi cahil değil, sekiz aylık var, asteğmen var. Bunu söylemek lazım Genelkurmay Başkanımıza” dediği, Levent Ersöz’ün de “ben kantinde herkese satarsam bu gazeteyi mükemmel olacak, sonuç itibariyle günde 1.000 gazete satabilirim” dediği, bunun üzerine Mustafa Balbay’ın söz alarak “biz mesela üniversitelerde 250.000 TL ye gazete satıyoruz. Kışlaya da 250.000 yaparız” “kimi yerlerde önyargı olabilir, kimi yerlerde sokmuyorlar bile. Mesela GATA da 250.000 den satabiliriz” dediği, Levent Ersöz’ün de bu konuyu Jandarma Genel Komutanı Şener Eruygur’u kastederek komutanla konuşacaklarını, hatta komutanın Mustafa Balbay’ı çağıracağını söylediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Mustafa Balbay’ın Cumhuriyet Gazetesi ve kendileriyle ilgili özeleştiri yaparak “şu an yönetim olarak da nispeten hatalarımız da olsa, yani gazete 1950 döneminde Demokrat partiden iki yıl etkileniyor, hatta Nazım Hikmet’e hain diyor. Özeleştiri yapıyorum. Sizinle açıkça paylaşmamın sakıncası yok. Bazı yöneticilerimizin 1989-1993 arası diyelim Güneydoğu ve PKK lılardan etkilendiler. Çok kavga edildi o dönem bizim gazetede. Şimdi gazete yönetimi Kuvayı Milliyeci” dediği, 

Görüşmenin devamında yerel seçimlerle ilgili konuştukları, bu çerçevede Levent Ersöz’ün “ama her şey kısa vadede, onu da bıraktım, çok kısa vadede başarmalıyız. Çünkü yerel seçimler bunlar için musalla taşı olacak. O taş atlarsa çok daha zor olacak” dediği, Mustafa Balbay’ın da “evet zor, Cezayir de oldu biliyorsunuz. Yerel seçimleri kazandılar, ondan sonrası da mümkün değildir zaten” dediği, görüşmenin devamında Mustafa Balbay’ın Cumhuriyet Gazetesinde yaptığı “Genç Subaylar Rahatsız” başlıklı haberle ilgili konuştukları, bu çerçevede Mustafa Balbay’ın “şimdi bir emekli vatandaşı arıyorum, ben 60 ı gördüm, 70 i gördüm, 80 i gördüm diyor. Şu hükümetin son birkaç ayına bakıyorum diyor, en geçerli darbe bu dönemdeki diyor. Yani bu sistem içinde nasıl olur diyor. Bütün tartıştığımız nokta bu diyor” dediği, Levent Ersöz’ün de “yani olay rejim olayında düğümleniyor” dediği anlaşılmıştır.

Görüşme çözüm metninin son sayfasında bilgi notu başlığı altında; 5 Ocak 2004 günü Mustafa Balbay’la görüşme yapıldığı, bu görüşmede Balbay’ın gazete olarak Şişli Belediye Başkanı Mustafa S.’ün desteği ile 70.000 civarında Atatürk’ün mareşal üniformalı posterini bastırıp bu hafta sonu dağıtacaklarını söylediğini yazdığı görülmüştür.

5 Ocak 2004 tarihinde Mustafa Balbay ile Levent Ersöz ve Hasan Atilla Uğur arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Görüşmenin başlangıcında Kıbrıs’la ilgili konuşma yaptıkları, Kıbrıs’la ilgili politikaları eleştirerek Kıbrıs’ın satılmaya çalışıldığını öne sürdükleri, bu çerçevede Mustafa Balbay’ın psikolojik harekat olarak Atatürk’ün üniformalı resmini poster olarak bastırıp Cumhuriyet Gazetesi ekinde dağıtmayı düşündüklerini, posterin basımı konusunda Mustafa S.’ün yardımcı olacağını söylediği, zaten Mustafa S.’ün daha önceden de Cumhuriyet Gazetesine benzer yardımlarının olduğunu söylediği, 

Görüşmenin devamında, Levent Ersöz’ün “bize gelen haber elemanlarımızın aldığı bilgiye göre Milliyete yönelik bir takım operasyonlar olabilir” “Milliyetin bu çıkışlarından dolayı, bunu siz Bila ile yüzyüze görüşerek aktarabilirsiniz” “ya Fikret Beyi sıkıştıracaklar yada başka bir şekilde rahatsızlık verecekler, bunu paylaşmamız lazım” dediği, Mustafa Balbay’ın da “zaten ben çok seviniyorum, bir anlamda tamamen tarafsız, şimdi tek başına Cumhuriyet gitmez, mümkün değil. Bu haberlerin hiçbirinde bencillik düşünmedim. Olabildiğince belli ölçülerde yayılmasında fayda var. O yüzden Milliyette çok önemli. Fikret Bey ile de bir konuşmak lazım” dediği, Hasan Atilla Uğur’un da “yalnız kısa zamanda görüşürseniz” dediği, Mustafa Balbay’ın da “anladım, Fikret ile yemek yiyecektik, orada söylerim” dediği,

Görüşmenin devamında Levent Ersöz’ün bir önceki görüşmede konuştukları Cumhuriyet Gazetesinin askeri birliklerde satılması ile ilgili Jandarma Genel Komutanı Şener Eruygur’u kastederek komutanla görüştüklerini söylediği, bu çerçevede “komutanla görüştük biz, bizim eğitim birliklerimiz, okullarımız, bölge komutanlıkları ve karargâhlarına bir talimat vereceğiz. Toplu birliklerimiz olan yerler, tugay seviyesinde olan birliklerimize sizin temsilcileriniz gidip biz Cumhuriyet Gazetesini 400 değil 200.000 liradan vermek istiyoruz, formalite gereği gerekirse bir yazı olarak ortaya konulacak. Birlik komutanları bu konuda emir verecekler ve gazeteler alınacak. Bu uygulamayı başlatalım dedi komutanımız. Ondan sonra Kara Kuvvetlerine, Deniz ve Havaya komutanım teklif edecek, biz böyle bir uygulama başlattık, burayı götürüyoruz sizde bu konuya destek verin diye, diğerlerine de Cumhuriyet Gazetesinin girmesini sağlayacağız. Bunu sağlarken birlik komutanlarına biz bir de şunu soracağız, siz Cumhuriyet’e kapıyı açarken diğerlerine de hissettirmeden hafif hafif kısın. Adam orada Cumhuriyet’i görecek. Bakacak ki Hürriyet yok Milliyet yok, neyse alacak. Yani çift taraflı olarak yönlendireceğiz” dediği, Mustafa Balbay’ın da “biz de fiyatı 250.000 e indireceğiz” dediği, Levent Ersöz’ün de “yarından itibaren biz birlik komutanlarına talimat veririz” dediği, Mustafa Balbay’ın da “şimdi biz üniversitelere bu şekilde yapıyoruz, bir damga ile indirimli gazete olduğunu belirtiyoruz, yani 250.000 e satıldığını belirtiyoruz. Ötekilerle karışmasın diye. Bizde normal olarak üniversitelere, gençliğe uyguladığımız bu yöntemi size asker gençliğinede önermiş oluyoruz.” dediği, Levent Ersöz’ün de hangi üniversitelere verdiklerini sorduğu, Mustafa Balbay’ın da “ODTÜ, Dil Tarih coğrafya fakültesi, orası fena değil, Gazi’ye giremedik, orada değişik bir havada biliyorsunuz ve Ankara Üniversitesi” dediği, Levent Ersöz’ün “Bursa Uludağ yok mu” dediği, Mustafa Balbay’ın da “İstanbul da 4-5 yerde var, galiba Bursa’ya da geçtik” dediği, Levent Ersöz’ün de “biz tanıdığımız rektörler vasıtası ile diğerlerine de bu konuyu anlatırız. Dolayısıyla onlarda da böyle bir hareketlenme sağlarız. Kimse kırmaz yani, bu konu itibari ile onu da sağlarız. Önce bizde bu uygulamaya geçelim, arkasından diğer kuvvetlerde geçecektir” dediği,  

Görüşmenin devamında, Levent Ersöz’ün “Bu hafta Turgay C. ile irtibat kuracağız, onunla bir konuşacağız. Aydın Doğan ile de görüşme ihtimali de olabilir bakarsınız. Bu vatandaş enterasan atamalar yapmış, kendi kızlarını icra kurulu başkanlıklarına getirmiş. Herhalde fiilen el koyma stratejisi mi güdüyor napıyor” dediği, Mustafa Balbay’ın da “Fikret Beyle konuştum bu konuda, sağlığında mirasını devrediyor diyor” dediği, görüşmenin sonlarına doğru Mustafa Balbay’ın Amerikan büyükelçisiyle yaptığı görüşmeler hakkında bilgi verdiği anlaşılmıştır.

21 Ocak 2004 tarihinde Levent Ersöz, Hasan Atilla Uğur, İsmail Yıldız, Hayrullah Mahmut ÖZGÜR ve Cem U. arasında yapılan görüşme çözümü özetinde; Öncelikli olarak o dönemde Uzan grubuna yönelik yapılan mali operasyonlar sonucu Uzan Grubunun yaşadığı sıkıntıları konuştukları, bu çerçevede Levent Ersöz’ün Uzun Grubunun mevcut hükümet tarafından mağdur edildiğini öne sürerek Uzun Grubuna adli olarak ta gerekli desteği vereceklerini söylediği, bu çerçevede Levent Ersöz’ün “Bu olayı sürdürmek gerektiğini, zaten düşüncemiz olarak ortaya koyduk. Konunun yansımasını dün akşam biz, özellikle yüksek yargıdan bir kanal vasıtası ile ulaştırdık bu vatandaşlara” dediği, 

Görüşmenin devamında Levent Ersöz’ün Uzun Grubunun yaşadığı mağduriyetler ile ilgili tepkilerini dile getirmeye devam etmeleri gerektiği, bu tepkileri basın yayın organlarıyla sürdürmeleri gerektiğini söylediği, bu söylemler üzerine Cem U.’ın kendi üzerine düşen her şeyi yaptığını ve Başbakan’ı kastederek “ya o beni indirecek ya ben onu” dediği, 

Görüşmenin devamında Levent Ersöz’ün Cem U.’a televizyon programlarında ya da medya karşısında yaptığı konuşmalarla ilgili taktik ve yöntemler verdiği, bu çerçevede “bundan sonra çelik gibi bir sinire sahip olmanız lazım, bundan sonraki olaylar içerisinde de son derece sakin olmamız lazım. Eğer böyle olursanız, bunları istediğiniz tarzda tahrik edersiniz, istediğiniz mesajları verebilirsiniz” “bir de tabi bu operasyonu yürütürken bazı tabirlerden kesinlikle kaçınmak gerektiğini düşünüyorum” diyerek kullanılan kelimelere çok dikkat edilmesi gerektiğini söylediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Levent Ersöz’ün “bu genel seçimlerden sonra niye bir transfer konusu yapıp ta bir grup oluşturmadınız mecliste” dediği, Cem U.’ında “mümkün olmadı ki” dediği, Levent Ersöz’ünde “yani darbeler gelinceye kadar olan dönemde böyle bir milletvekili transfer edipte, Türkiye Cumhuriyetinin yüz karası bir hadise belki ama” dediği, Cem U.’ında Hakkari’den bağımsız milletvekili seçilen birisinin böyle bir iş için bir buçuk milyon dolar para istediğini, parayı sokaktan toplamadığını, bu tür şeyler yapmasının kendisine bir fayda sağlamayacağını, fakat mecliste grup kurmanın başka bir olay olduğunu, bununda çok zor olduğunu, bir yığın servet harcayarak 15 kişi alsa yine grup kuramayacağını söylediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde İsmail Yıldız’ın yaptığı çalışmalarla ilgili bilgiler verdiği ve AKP’nin Hükümetten indirilmesi için yapılabilecek çalışmalar hakkında bilgiler verdiği, bu çerçevede “belirli operasyonlar yapılırsa AKP’nin oyu aşağıda kalır, ama normal şartlar altında bu seçim cereyan ederse dediğiniz gerçekleşmez tekrar Uzanlar’la uğraşmaya başlarlar” dediği, devamında yaptığı araştırmalar sonucu partilerin yerel seçimlerde alabilecekleri oy oranları hakkında bilgi verdikten sonra “yani neticede burada çok kapsamlı bir operasyon yapmak, çok kapsamlı bir senaryoyu hiçbir nokta ihmal etmeden oluşturmak ve oylamak gerekir diye düşünüyorum” dediği,

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde İsmail Yıldız’ın “Cem U. öyle bir şey yapmalı ki hükümet feleğini şaşırmalı. Ne yapabilir? Bir; mecliste bir siyasi partiyi tehdit unsuru haline getirebilir….., ikincisi; 368 milletvekili var zaten AKP’nin. Ben bu 368 milletvekilinin 368’i ile de ilgili dosya hazırladım. Ve sorduğumuz soru; AKP’den koparmasınız? Niçin koparsınız? Neden koparsınız? Ne zaman koparsınız? Hangi şartlar altında koparsınız? Ve ne istersiniz? Cevap;280 milletvekili AKP’den tabi ki kopabilirim diyor, bunlar devletle çatışmaya devam ederse, bunlar Türkiye’yi iyi idare edemezse ve ekonomik kriz çıkarsa, Günedoğu ile ilgili baskılar artarsa, Kıbrıs’la ilgili taahhütleri artarsa bu zafiyetlerde kopabiliriz diyor. Yada bir siyası alternatif üretilirse. Bakın bu çok önemli, biz AKP’den kopabiliriz diyor” dediği, bu noktada Levent Ersöz söze girerek “zaten onu yaratmağa çalışıyoruz” dediği, devamında İsmail Yıldız’ın “öncelikle AKP’yi iktidardan uzaklaştırmak hedefleniyor ise bir başka partinin %20-25 oranında alacağı oy AKP’de ki az önce Cem beyin işaret ettiği soru işaretini uyandırabilir milletvekillerinin kafasında. Milletvekillerini tahrik edebilir ve parti değiştirme sürecine gelebilir rahatça” dediği,

Görüşmenin devamında AKP’yi devirmek için neler yapılabileceği hususunun konuşulmaya devam edildiği, bu çerçeveden konuşmaya katılan kişilerin neler yapılabileceği sorduğu, bunun üzerine İsmail Yıldız’ın “Şu yapılabilir bana göre, AKP’yi belinden veya beyninden vurmak gerekiyor ki sersemlesin. Kamuoyu nezdinde ki desteğini azaltabilmek gerekiyor. Bunu AKP’nin oturmuş olduğu ideolojik tabana yönelik bir taarruzla yapabilirsiniz. Bu ne olabilir?” dediği, Levent Ersöz’ün de “Bakın açıkçası diyor ki; AKPnin gayri milli olduğunu vurgula. Yani ortaya koy, belge ile ortaya koy. Deki Tayip efendi nedir etnik kökeni? Şudur. Efendime söyleyeyim nedir? Bunların yolsuzluğu şudur. Bu gibi somut işleri ortaya atıyorsun değil mi” dediği, İsmail Yıldız’ında “Olabilir, evet yollardan birisi bu” “ikincisi gayri İslami oldukları ortaya konulabilir……, üçüncüsü yine diyoruz ki az önce siz söylediniz, her an ekonomik kriz gelebilir. Bizim yaptığımız çalışmalar da var. Halk şu anda krizi gizli olarak yaşıyor…… böyle bir propaganda yürütülmeli ki burada bunu halk açıkça görebilmeli, günlük yaşantısın da bunu algılayabilmeli….. yine alışılmış bir siyası mücadele ile buradan çıkmak mümkün değil, AKP’yi vurmamız lazım. Öncelikle Tayip beyi vurmamız lazım. Kendisi ile ilgili ne varsa ortaya koyup, Tayip beyi toplumun nezdin de bir defa kesin olarak siyaseti hür olmaktan çıkarmamız gerekiyor” dediği, devamında Cem U.’ın gerekirse geri çekilip başka bir partinin mecliste siyasi alternatif olarak yükselmesini sağlaması gerektiğini söylediği, bunun üzerine Cem U.’ın “ben bu lafı söyleyeceksiniz diye bekliyordum. Cem U. çekil seçimlere girme…..” dediği, İsmail Yıldız’ın böyle bir şey demediğini fakat Cem U.’ın çok farklı bir propaganda ve kampanya yürütmesi gerektiğini söylediğini, bu noktada Levent Ersöz’ün söze girerek “şimdi İsmail Beyin daha önce yaptığı çalışmalar var, onu anlatmaya çalışıyor. Bu yapmış olduğu çalışmalardan bir tanesi, bu AKP’yi nasıl bölelim. Ciddi anlamda yaptığı çalışmalar var. Ondan yola çıkarak bir takım şeyler anlatmaya çalışıyor” dediği, bunun üzerine Cem U.’ın “368’lik bir grubu hayallerle parçalayamazsınız. Parayla da parçalayamazsınız. 10 kişi alsanız ne olacak, öbür 350 devam eder” dediği,

Görüşmenin devamında Levent Ersöz’ün “şimdi geçende konuştuk, elinizde ki silahları kaybetmeden, grubu riske etmeden,  onu kaybetmeden, en yakın zamanda anları darbeleyecek tarzda, ha bu darbelemek İsmail Beyin söylemiş olduğu ve yabana atılmayacak konular var. Yani bu adamın gayri milli, İslami konusu, yolsuzluklar konusu, bütün bunları elinizde ki silahlarla ve seçim meydanında çok açık ve net vurarak yaparsınız” dediği, Cem U.’ın da “bu konu da en ufak bir endişeniz olmasın. Burada bu adama vurabilecek hangi malzeme bizim elimize ulaşırsa bütün çıplaklığıyla paldır küldür yayınlanacak” dediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde İsmail Yıldız’ın yine yerel seçim sonuçları ile ilgili değerlendirmeler yaptığı ve bu değerlendirmelerde AKP’nin %54 oranında oy alabileceğini söylemesi üzerine Cem U.’ın “paşam, paletleri bir çalıştırsanız aslında” dediği ve bir süre sonra Levent Ersöz’ün “şimdi kendinize iyi bakın, kılıcınız keskin olsun, öyle diyorum bizim açımızdan, bizimle ilgili konuştuğumuz konulardan hiç şüphe yok onu açık ve net ifade edeyim, özellikle Hayrullah’ın bu konuyu açıklaması son derece yararlı oldu, sizinle bu konuyu da görüşmek açısından da. Biraz evvel söylediğimiz konuda da daha önce konuştuğumuz gibi yükselen trend içerisinde biz ne varsa ve ne gerekiyorsa yaparız. Ama önemli olan grubun, buranın ve sizin ayakta kalmanız, bu zaten Ülkenin ayakta kalması demektir” dediği ve Cem U.’la görüşmeye son verip, Cem U.’ı yolcu ettikleri, daha sonra Levent Ersöz, Hasan Atilla Uğur ve İsmail Yıldız’ın konuşmaya devam ettikleri, 

Bu konuşmada Cem U. ile yapılan konuşmayı değerlendirdikleri İsmail Yıldız’ın yaptığı konuşmada Cem U.’ın AKP ile anlaştığını düşündüğünü, bu nedenle yeterince muhalefet yapmayacağını öne sürdüğü, Cem U.’ın yaptığı davranışların AKP’nin oyunu artırıcı etkilerin yapacağını söylediği, bu nedenle yerel seçimlerde iyi hazırlık yapılması gerektiğini, vatandaşın daha önce yaşadığı mağduriyetlerden dolayı Ankara’da Melik G.’i desteklediğini, sol kazanacağına Melik G. kazansın dediğini, İstanbul’da ki vatandaşların Nurettin S. dönemi bildiklerinden sol kazanacağına sağcı parti kazansın dediğini söylediği, bu çerçevede “Burada yapmaları gereken tek şey var herkesin, Melik G.’in defterine açacak herkes, diyecek ki arkadaş sen bu kadar hizmet yaptım diyorsun, ama bak bu kadar borca sokmuşsun… sen devleti soymuşsun arkadaş, git içerde biraz yat bunun hesabını ver demek” dediği ve yaklaşımlarını benzer şekilde anlatmaya devam ettiği,

Görüşmenin sonunda Levent Ersöz’ün “neyse sen bunları bir rapor olarak yaz” dediği anlaşılmıştır.

31 Aralık 2004 tarihinde Levent Ersöz ile Fikret B. ve misafir olarak belirtilen kişi arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Görüşmenin başlangıcında değişik konularla ilgili kısa bir konuşma yaptıktan sonra Levent Ersöz’ün işler nasıl gidiyor diye sorduğu, Fikret B.’da kamu yönetimi temel kanunu verildiği günden beri savaş hali yaşadıklarını, bu konu ile ilgili Danıştay’da sempozyum düzenlendiğini, bu konuyu her yerde tartıştıklarını söylediği, bu çerçevede Köy Hizmetleri Genel Müdürlüğünün kapatılmaya çalıştığını, bu konu ile ilgili de Hükümet içerisinde ki değişik kişilerle görüşmeler yaptıklarını anlattığı,

Görüşmenin devamında bu olanlar karşısında Sivil Toplum kuruluşlarının hareket halinde olmadığını söylediği, Fikret B.’da kendilerinin de aynı dertten muzdarip olduklarını, herkesin üzerinde bir ölü toprağı olduğunu söylediği ve değişik sendika ve konferadasyonlar hakkında serzenişlerini dile getirdiği, bu sırada misafir olarak belirtilen kişinin söze girerek “şimdi bir kere şu aşamada ekonomik kriz olmadan, geniş kitleleri harekete geçirmek mümkün değil” dediği, Levent Ersöz’ün de “o zaman bir kriz mi yaşayalım” dediği, misafir olarak belirtilen kişinin de “Kıbrıs meselesinde kriz yaşanacak, ekonomi şuanda bıçak sırtında ve ABD ve AB desteği ile ayakta durabilmekte” “Kıbrıs konusunda çok açıkça siz sağlam durursanız Türkiye ile AB iş birliği bozulur. Kriz olur, yüzbinler sokaklara iner. Yani Kıbrıs konusunda siz Ulusalcı çizgiyi bu güne kadar sürdürdüğünüz gibi sürdürürseniz o zaman bir ay içinde alluk bullak olur…… AB genişleme süresinde en önemli kriz noktası Kıbrıs’tır…… Hükümet-AB ilişkisini bozduğunuzda piyasa alluk bullak olacaktır….. eğer bu Hükümet döneminde ve kanundan ikinci dünya savaşından daha büyük bir yoksullaşma yaşanırsa şeriatçılık meselesi Türkiye’de kapanır….. daha büyük bir yoksullaşma yaşanırsa halk o zaman doğal tepki gösterecektir” dediği, bunun üzerine Levent Ersöz’ün “tabi bütün bunlara rağmen bu ekonomik krizlerden Ülkenin çok büyük darbe alması gerek, sonuçta bazı işlerin çok olumsuz boyutlara ulaşması demek, bunlardan daha nasıl olabilir diye düşünmemiz lazım. Masada ortaya koymak açmak lazım. Onun için tabi bizim bir takım faaliyetler var ama nerde yapılacak bu mevzu. Bunları düşünmek lazım dediğim gibi. Özellikle yerel seçimler gelmeden bu işi mutlaka ortaya açıklamak lazım” “şimdi biraz dojası artıralım. Yerel seçimlere karşı olan dönemde bir hareketlenme sağlamak….” dediği, Fikret B.’da “efendim ben bir sendikanın genel başkanıyım, bu konferedasyon başkanları düzeyinde bu işin ele alınması lazım” dediği ve devamında TÜRK iş, TES iş, HABER iş ve benzer sendikaların çok sayıda personellerinin olduğunu, fakat bunları ayağa kaldıramadıklarını söylediği,

Görüşmenin devamında aralarında sendikalarla ilgili değerlendirmeler yaparken misafir olarak belirtilen kişinin METAL İş Sendikası Genel Başkanı Mustafa Özbek’in bu işlere duyarlı olduğunu, fakat söz konusu sendika mensuplarının özel sektörlerde olması sebebi ile kitlesel anlamda yapılacak faaliyetlere katılamayacaklarını söylediği, ayrıca 28 Şubat süresince TÜRK İş, DİSK ve Esnaf Sanatkârlarının bir araya gelmesinin daha kolay olduğunu, bugün çok farklı bir süreç yaşandığını, o dönemde Alevilik ilişkilerinin de kullanıldığını anlattığı,

Görüşmenin sonlarına doğru Levent Ersöz’ün siz de elinize cebinize atacaksınız dediği, Fikret B.’da “az para değil ki dolarlar konuşuyor. Adama getirttireceğim, yemeğini yedireceğim, sabah-öğle-akşam…. En azından elimizden geleni yapacağız, bütün imkanlarımızı kullanacağız, ne yapalım? Diyeceğim ki otobüsün yarısı bizden olacak yarısı da memurları alacaksınız diyeyim öyle getirip götüreceğiz. Başka çaremiz yok. Onunla ilgili zaten sözümüz de var. Benim teşkilatta hazır. O mesajı da verdim, hazırlanın işaret bekleyin dedim” dediği, Levent Ersöz’ün’ de “haberinizle gelin” dediği ve kısa bir süre sonra görüşmeye son verildiği anlaşılmıştır.

Levent Ersöz, Hasan Atilla Uğur ile Bedrettin Dalan ve Kıvanç Değirmenci arasında yapılan görüşme çözümünde özetle; Öncelikle bir süre Jandarma ile konuştuktan sonra Türk Silahlı Kuvvetlerinin genel yapısı ve ülke gündemindeki meselelere yaklaşımı ile konuştukları, bu çerçevede Bedrettin Dalan’ın “en büyük sorumluluktan kaçan kurumlardan birisi maalesef sizin kurumunuz” “ben geldiğim zaman buraya, kimlerle yaptığım konuşmaları anlatırım, Kıvrık Paşadan başlayarak” dediği, devamında Doğan G. paşadan bugüne kadarki tüm genelkurmay başkanlarının arkadaşı olduğunu ve hepsine ülkedeki tehlikeyi anlatmaya çalıştığını, bir an evvel tedbir alınması gerektiğini söylediği, Türkiye’nin İslamcı federal bir kürt yapıya doğru gittiğini anlatmaya çalıştığını, fakat hiçbirisine anlatamadığını, zamanında Doğan G. paşaya durumu defalarca anlatmaya çalıştığını, fakat Doğan G. paşanın konuyu basite indirgediğini ve “topuğu vurdum mu bitiririm onların işini” dediğini, fakat bunun böyle olmayacağını, her geçen gün çok geç kalındığı, bu nedenle bir an evvel bir şeyler yapılması gerektiğini söylediği, 

Görüşmenin devamında kendisinin bir zaman İran Genelkurmay Başkanı ile oturup konuştuğunu ve İran da herhangi bir şey yapamadıkları için adamı suçladığını, bunun üzerine İran Genelkurmay Başkanının “farkında olduğumuz zaman askeri kışladan çıkaramadık. Kışla ile şehir arasındaki yollara çarşaflar yattılar, dünyanın hiçbir askeride çiğneyip de kendi milletini inkar edemez. Bizden geçti de siz kendinize bakın.” dediğini söylediği, görüşmenin devamında on gün önce 1.inci Ordu Komutanı Yaşar B.’a anlatmaya çalıştığını, fakat ona da anlatamadığını söylediği, bunun üzerine Levent Ersöz’ün “Yaşar Paşaya anlatamadınız. Bu iki cümle ile özetlediğinizi anlatamadınız.” dediği, Bedrettin Dalan’ın da anlatamadığını söyledikten sonra “bütün Silahlı Kuvvetlere anlatamadığım şey şu. En az siviller yaptı. Siviller böyle bir şey yapamaz. Türkiye Cumhuriyetinin sosyolojik yapısı sivil bir enstütashana müsait değil.” dediği ve devamında bir süre Osmanlı ve Türklerden bahsettiği, devamında Türkiye’de anadolu insanının zenginleşmesine müsaade edilmediği için Anadolu da fikir hareketi ve buna bağlı olarak aydınlanma çağının gelişmediğini, Avrupa da ise bu durumun tam tersi olduğunu ve bu nedenle Avrupa’da burjuvanın kralın elinden gücünü aldığını, cumhuriyeti ve demokrasiyi kurduklarını, fakat demokrasi ve cumhuriyeti asla sahipsiz bırakmadıklarını, bugün Amerika ve Avrupa’daki demokrasinin arkasında yüzde bir milyon o burjuvanın kontrolü olduğunu, Amerika’da Kennedy burjuvanın kontrolünden çıktığı için öldürüldüğünü söylediği, 

Görüşmenin devamında Bedrettin Dalan’ın çevresindeki zenginlere tavsiyede bulunurken “siz yeni yetme zenginlersiniz, ama ülkenizin burjuvası olması için hızlandırın kendinizi, okuyun hızlandırın. Yani Tuncay Ö.’ın yüzüne söyledim. Bir şey demiyor ki.” Dediği ve Türkiye’de Osmanlıdan sonra padişahın kutsal gücünü Türk Silahlı Kuvvetlerinin aldığını, Türkiye’de anayasayı Türk Silahlı Kuvvetlerinin yaptığını söylediği ve bu çerçevede “bütün anayasaları kuran daima bir güç vardır. Partili demokrasilerde burjuvadır. Türk demokrasisinde silahlı kuvvetlerdir. Şimdi bu gücün sahibi olduğunun farkında değil Silahlı Kuvvetler” dediği, bir süre sonra Levent Ersöz’ün “başkanım ne yapalım, ihtilal mi yapalım” diye sorduğu, Bedrettin Dalan’ın da “ihtilal yapılsın demiyorum. Bir çözümü her zaman vardır.” “Bu işlerimden dolayı dünyada değişik kişilerle tanıştım. Şu andaki Fransa Cumhurbaşkanı benim yardımcımdı üç sene öncesi. Almanya’nın eski ….eyalet başkanı çok yakın dostluğum vardır.” dedikten sonra Almanya’nın nasıl kalkındığını anlattığı, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, Türkiye’de Turgut ÖZAL’ın Türk Silahlı Kuvvetlerinin karşısına polisi dikme projesi başlattığını, bu proje kapsamında polise ağır silahlar verildiğini ve bu projenin halen devam ettiğini söylediği, 

Görüşmenin devamında, 28 Şubat öncesi Çevik B. paşayla oturup konuştuğunu, Çevik Paşanın dört saat not aldığını ve bunları bilgi notu şeklinde karargâhındaki generallere dağıttığını söylediği, devamında TSK’nın bugünlerde yaptığı faaliyetleri takdirle karşıladığını, Türk Silahlı Kuvvetlerinin dünyanın üçüncü, dördüncü sıradaki silahlı kuvveti olduğunu, bu gücünün kıymetini bilmesini gerektiğini, şayet bu gücünün kıymetini bilirse Bedrettin Dalan’ın da ona katılacağını, Rahmi K.’un da katılacağını, bugün karşısında olan herkesin ona katılacağını söylediği ve bu çerçevede “Bedrettin Dalan’da katılır ona, Rahmi K.’da katılır, eşek gibi bugün karşısında olan herkes ona katılır” “Aydın D. da ona katılır, Amerika’da Avrupa’da ona katılır, elinden aslanlar gibi öper. Niye öperler. Silahlı Kuvvetler istediği için değil, bu coğrafya başka bir coğrafya, Deli Dumrul’un coğrafyası” “Sen şu sopayı göster, yarım saat sonra devletini satan herkesi tanırım. Muhakkak tavşan gibi korkarlar.” dediği,  

Görüşmenin devamında, Mehmet A. ve Deniz B.’dan bahsettiği, bu çerçevede “Mehmet A. benim kardeşim, kendisine epeyce bir destek çıktım televizyonda” “Evvelki gün bir tebrik gördüm. Mehmet A.’ın yılbaşı tebriği. Ön sayfada tamamen kendi resmi, arka sayfada 2004 yılının takvimi, bu Mehmet A.’dan hiçbir şey olmaz,” “Öbür tarafta Baykal var, Baykal tamamen uçuk, zaten Moon tarikatının üyesidir,” dediği ve Mehmet A.’ın tamamen kontrolünde olduğunu, kendisinin haberi olmadan ciddi adımlar atmayacağını söylediği, 

Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde, demokrasiden bahsettikleri, Levent Ersöz’ün “Asker demokrat olamaz mı başkanım.” dediği, Bedrettin Dalan’ın da “Olamaz, olmaması da lazım” “Olay şu, demokrasi denilen olayda dünyada öyle bir demokrasi falan yok” “Demokrasi bir game, oyun, gösteriş, şov. Yoksa gerçek demokrasi yok. Kennedy niye öldürüldü? Çünkü Kennedy Amerikan demokrasisinin patronu olan Amerikan burjuvasının işini bozmak, soğuk savaşı kaldırmaya kalktı, ihtar edildi, devam etti, alnına kurşunu yedi. Böyle bir demokrasi falan yok, bunlar normal halkın demokrasi var diye oyalandığı bir oyundur. Türkiye de bizim şanssızlığımız Osmanlının bir burjuvayı yetiştirip de Türkiye’yi o sivil burjuvaya teslim etmedi. Askerlerde demokrasiyi kutsal bir tabu zannediyor, kenarda kalınca işte bu şekilde ayakta duruyor, olay bu. Bugün keşke benim elimde bir güç olsaydı, demokrasi nasıl olurdu, gösterirdim…. Güç kullanılır, zamanı geldiği zaman kullanılır. Kullanılmadığı zaman kafana çuval geçirilir” dediği, görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Bedrettin Dalan’ın “Türkiye Cumhuriyeti devletinin en eski, en güçlü kurumunun içerisindesiniz, bunun hakkını verin” dediği ve görüşmenin sonlarına doğru dönemin Genelkurmay Başkanına hakaret içerikli söylemlerde bulunduğu anlaşılmıştır.

Ele geçirilen “Genel Değerlendirme” başlıklı 15 sayfalık dokümanda, İçişleri Bakanı Abdulkadir A.’dan bahsedildiği, devamında Abdülkadir A. içişleri bakanı olduktan sonra bakanlıkta çalışan on bürokrat ile bu bürokratların yerine atanan kişilerin isim listelerinin olduğu, devamında İçişleri Bakanlığına bağlı genel müdürler, genel müdür yardımcıları ve bakanlık merkez kadrosuna atanan elli altı (56) kişinin isim listelerinin olduğu, devamında yine bakanlık bünyesinde yapılan atamalarla ilgili otuz altı (36) kişinin listesinin olduğu ve hangi görevlere atandığının belirtildiği, devamında 2003 yılı içerisinde müşterek kararname ile atanan on altı (16) kişiden oluşan vali yardımcısı ve kaymakamların isim listelerinin ve atandıkları yerlerin yazdığı, 

Devamında yapılan atamalarla ilgili değerlendirmeler yazıldığı, bu değerlendirmelerde ataması yapılan kişilerin “İslamcı, milli görüşçü, tarikat veya cemaat mensubu” olduğunun ileri sürüldüğü, bu nedenle bakanlık merkezindeki her atamanın titizlikle izlenmesi ve sonuçların rapor edilmesi gerektiği, ayrıca bazı atamaların her şartta engellenmesi gerektiği belirtilmiştir.

Söz konusu yazının sonlarına doğru yine İçişleri Bakanı Abdulkadir A. döneminde müfettişliğe alınan kişiler başlığı altında on yedi (17) kişinin isim listeleri ve atandığı yerlerin yazdığı görülmüştür.

Şüpheliler Mehmet Şener Eruygur ve Ahmet Hurşit Tolon’dan elde edilen dijitallerde yapılan incelemelerde, (CÇG) Cumhuriyet Çalışma Grubunun Teşkilat ve Faaliyetleri başlıklı sunumlar bulunmuştur. Bu sunumlar incelendiğinde;

1. Cumhuriyet Çalışma Grubunun Kuruluş Gerekçesi 


Cumhuriyet Çalışma Grubunun Teşkilat ve Faaliyetleri başlıklı sunumda; Cumhuriyet Çalışma Grubunun Yıkıcı, bölücü ve irticai unsurlar ile bunların uzantılarının, Türkiye Cumhuriyeti devletine karşı giriştikleri eylem ve faaliyetlerine karşı;

-Toplumsal refleksi harekete geçirmek, 

-Dezenformasyon ile mücadele etmek,

-Özel istihbarat bilgilerini üretmek, kullanmak ve arşivlemek, 

-Kurum kimliği adı altında yapılması mahzurlu olan ve fakat yapılması gereken eylem ve faaliyetleri organize etmek maksadıyla, “Jandarma Genel Komutanın emirleri” ile “Bizatihi kontrol ve denetimleri” altında görev yapmak üzere kurulduğu belirtilmektedir.

 Türkiye Cumhuriyeti Devletinde tüm kurum ve kuruluşların görev ve yetkileri kanunlar, yönetmelikler ve tüzüklerle belirlenir. Kaldı ki Anayasamızın 6. maddesinde, “Hiçbir kimse veya organ kaynağını anayasadan almayan bir devlet yetkisi kullanamaz” demektedir. Dolayısıyla Jandarma genel Komutanlığının da görev ve yetkileri kanunlarla düzenlenmiştir.


Fakat Cumhuriyet çalışma Grubunun kuruluş gerekçesindeki “Kurum kimliği adı altında yapılması mahzurlu olan ve fakat yapılması gereken eylem ve faaliyetleri organize etmek” ibaresinden de söz konusu oluşumun tamamen illegal bir yapılanma olduğu açıkça anlaşılmaktadır.


Kaldı ki söz konusu power point sunumları Genel Kurmay Başkanlığına gönderilerek Jandarma Genel Komutanlığı bünyesinde Cumhuriyet Çalışma Grubu adı altında bir yapılanmanın olup olmadığı sorulduğunda, Cumhuriyet Çalışma Grubu Devre raporlarına Türk Silahlı Kuvvetlerinin mevcut kayıtlarında rastlanılmadığı, CÇG ekibi isimli word belgesinin Türk Silahlı Kuvvetleri İç Mevzuatına Göre Düzenlenen Gizli Önemli Olmayan Bilgi ve Belgelerden Olduğu, 3,05 ve 6 numaralı word belgelerinin Yetkili Makamların Kanun ve Düzenleyici İşlemlerine Göre Açıklamasını Yasakladığı ve Niteliği Bakımından Gizli Kalması Gerekli Bilgilerden olduğu şeklinde cevap alınmıştır.


Dolayısıyla söz konusu çalışma grubu, dönemin Jandarma Genel Komutanı Mehmet Şener Eruygur ve Levent Ersöz tarafından, görev yaptıkları birimde, devletin kendilerine tahsis ettiği imkân ve yetkileri kötüye kullanarak tamamen ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaç ve hedefleri doğrultusunda illegal olarak oluşturdukları bir yapılanma olduğu anlaşılmaktadır. 

Eski Deniz Kuvvetleri Komutanı Özden Ö.’in dijital günlüklerinde yapılan incelemede; 19 Aralık 2003 tarihinde;

 008:45 - 009:15 - Harekat Istihbarat Brifingi

 
14:00 - 14:45 - Tuğg. Levent Ersöz'ün Bilgi Arzi

Jandarma genel komutanlığı İstitihbarat başkanı general yaptıkları faaliyetler ile ilgili olarak sadece bana özel bir birifing verdiler. AKP hükümetine karşı, bu hükümeti demokratik kurallar içersinde zayıflatmek için neler yapılması gerekiyorsa hepsi düşünülmüş ve uygulamaya geçmişler. Hayranlıkla dinledim. Kendilerine bir kaç konuda görüşlerimi söyledim. Alınacak tedbirler içersinde afiş asmakdan gazetelerde ilanlar vermeğe kadar değişen bir çok hal tarzları vardı. Bu çalışmaya “Cumhuriyet Platformu” isimini vermişler.

Akşam eve döndükten sonra Kara Kuvvetleri Komutanı beni evden aradı ve “Denktaş ile konuştum morali çok bozuk, sende konuşup moral verirsen iyi olur” dedi. Hemen Sayın Denktaşı aradım. Her zamanki neşesi ile cevap verdi. Ama sesi buruktu. Kendisine “Bütün desteğimiz sizle beraber, açıklamalarınızı destekliyoruz, size karşı laf sarfedenler gerçeği yakında göreceklerdir. Siz yolunuzda devam edin biz sizi yanlız bırakmayız” dedim Çok hoşuna gitti ve biraz morali düzeldi zannediyorum. Bugün Başbakan Recep Tayyıp Erdoğan Yaptığı Açılamada “Sayın Denktaş danışmanlarını tekrar değerlendirsin” diye bir açıklama yaptı. Bu sözler Denktaşı oldukça üzmüştü. Gbnin yine sesi çıkmıyor. Hükümet bir plan hazırlamış ama kimseye danışıldığını zannetmiyorum hele denktaşa hiç danışıldığını zannetmiyorum. …” yazdığı,


Sanık Habip Ümit Sayın’ın MSN görüşmelerinde özetle; 12.07.2005 günü “umitsayın” kod ismi ile oganturkmen kod isimli şahıs ile yapmış olduğu MSN görüşmesinde; … Ümit Sayın’ın “Levent paşa ile de bu hafta görüşeceğiz. Harika bir insan” dediği,  oganturkmen’in “uygun bir vakitte Levent Paşa ile de tanışabilirm (tabi bir binbaşıyı kabul ederse)” dediği, bir süre Emin Ç., Levent Temiz ve Ümit Sayından bahsettikten sonra Ümit Sayın’ ın “çok iyi. o zaman ağustosda geldiğinizde bir kaç gün genel bir plan yapıp ağustos sonu kitabı bitirelim” “jandarma istihbaratı bendeki özel harp kitapları ile çok ilgilendi” “o kitapları genkura da çekmemiz lazım levent paşaya ileteceğim”  dediği anlaşılmıştır.


 21.07.2005 günü “umitsayın” kod ismi ile oganturkmen kod isimli şahıs ile yapmış olduğu MSN görüşmesinde; umitsayin’ın “levent paşaya bahsettim” …dediği, tespit edilmiştir.


29.06.2005 günü “umitsayın” kod ismi ile zaferyener2004 kod isimli şahıs ile yapmış olduğu MSN görüşmesinde; Umitsayin’ın “levent ertürk paşa ile görüştüm. seni de tanıştıracağım” dediği, zaferyener2004’ın “tuğgeneral mi” dediği, umitsayin’ın “evet” “1. ordu harekat daire başkanı” “harika bir insan tam benim kafamda” dediği, zaferyener2004’ ın “kritik yerdeymiş, geleceği vardır onun hocam” dediği, umitsayin’ın “İstihbarat başkanlığına gittim, Selimiye tam bir şato, …” dediği, zaferyener2004’ın “bir arkadaşım orda görevli her sabah hurşit paşayı karşılıyor” dediği, umitsayin’ın “hurşit paşa da harika bir insan” “bize yardım konusunda tam emir vermiş” “sizin jandarma istihbarat ile de koordine olacaklar” dediği, zaferyener2004’ın “bu çok iyi hocam” dediği, umitsayin’ın “telefon dinleme konularını ilettim” dediği, zaferyener2004’ın “paşalar isterse bu iş olur” “bir de orgeneral ise çok etkili olur” dediği, umitsayin’ın “telefon dinleme konuları sana iletilecek” “Bölge jandarma ve sizle koordine yapacaklar” “bugünkü ara raporu sundum, sana geldi mi” “görünce seveceksin. İstihbarat başkanlığına gideriz. Mustafa C. Albay var başında, çok iyi bir insan” … dediği,

07.07.2005 günü “umitsayın” kod ismi ile zaferyener2004 kod isimli şahıs ile yapmış olduğu MSN görüşmesinde; umitsayin’ın “biraz sonra jiteme istihbarat raporunu yolluyorum. bir 30 dk. Sonra” zaferyener2004’ ın “evet” dediği, umitsayin’ın “şifreli olarak sana ve hakan üsteğmene word doc. olarak ara raporları ve teknik takip formunu yolluyorum. Şifreyi sen söylersin. ben de ona mesaj geçerim” dediği, zaferyener2004’ın “anlaşıldı” dediği, umitsayin’ın “bir şifreleyim de şimdi yolluyorum” “zafer sana yolluyorum. açıp açılmadığına bir bak istersen. 3-5 dk. içinde geliyor” dediği, zaferyener2004’ın “bekliyorum” dediği, umitsayin’ın “zafer, onun maili aherdogan@yahoo.com değil mi” “öyle hatırlıyorum” dediği, umitsayin’ın “geliyor” dediği, zaferyener2004’ın “geldi açıyorum” “hakan bnb'yi arayan kim” dediği, umitsayin’ın “tevfik yüzbaşı istihbarat başkanlığından. şu anda izinde” “istihbarat başkanı Mustafa C. albay” “ama onların desteğini istediler, ayrıca burdaki tuğgenerali de arıyorlar jandarma bölge komutanı” “tevfik yüzbaşı istihbaratçı, 1. orduda” “istihbarat başkanlığında çalıyor” dediği, zaferyener2004’ ın “anladım” dediği, umitsayin’ın “şu numarayı oraya geçebilirsin. vakayı takip eden kişi yüzb. tevfik, metin ve kurmay albay mustafa canatan (genelkurmaydan gelme)” dediği, zaferyener2004’ın “dosyaların üçü de açılıyor” dediği, umitsayin’ın “telefonları: tevfik yüzb. 0216-5568268, canatan 0216556 82 50” “Hurşit tolonun direkt emri var. konu ile ilgilenilsin diye.” “Yaşar B. da direkt emir vermiş. çılgın gibi her dosyayı genkura iletiyorlar ve inanılmaz ilgililer” “dosyalara bir göz at istersen” “ama sizin Jand. Gen. Kom. İstihbarata çok güveniyorlar ve onların desteğini istiyorlar” dediği, zaferyener2004’ ın “çok iyi teknik malzeme var çünkü, 2-3 yıl önceden” dediği, umitsayin’ ın “evet ben de jand. istihbaratı övdüm durdum. siz yapamazsınız dedim. kabul ettiler. sempatik kanallarla yapılmasını istiyorlar. Telefon numaralarını görüyor musun” dediği, zaferyener2004’ın “dinleme için görüşmüşlerdir bizimkilerle” dediği, umitsayin’ ın “evet görüşmüşler” “Orgenerallerden kesin emir var” dediği, zaferyener2004’ ın “HT'nin ilgilenmesi etkili olmuş” “hem de çok”  dediği, umitsayin’ ın  “ayrıca levent paşam da çok ilgilendi” “k alemdarın geri dönmesini sağlamaya çalışıyorum. HT ile görüştürmeye çalışıyorum. HT Ankara da şu anda” “pazartesi geliyor” “yarın hakan binb. dan teyit alabilir misin” “onların eline ulaşma durumu hakkında” dediği,

16.08.2005 günü “umitsayın” kod ismi ile zaferyener2004 kod isimli şahıs ile yapmış olduğu MSN görüşmesinde; umitsayin’ ın “unutma 25 ağustos saat 15te 1. ordu istihbarat başkanlığındayız” dediği, zaferyener2004’ ın “tamam hocam” dediği, umitsayin’ ın “albay bizi bekliyor, levent paşa da” “paşa çok iyi ve zeki bir insan çok seveceksin” “albay da sanırım gelecek yıl tuğgeneral ve genkur istihbaratında olacak” “yarın fenerbahçede kahve içeceğiz” dediği, zaferyener2004’ ın “albayım neden benimle görüşmek istiyor hocam?” dediği, umitsayin’ ın “şimdi şöyle, bir subay tahsis edilecek” “ara raporda 4 ayrı rapor oluşturulacağından bahsediliyor bu raporlar hazırlanacak” “bu işi o subay yürütürken senin de katılmanda fayda var.” “bu rapor aynı zamanda jandarmaya da verilecek” “sanırım teknik istihbarata başlamışlar” dediği,

Şüpheli Mustafa Balbay’ın dizüstü bilgisayarında yapılan incelemede, çok sayıda “txt” dosyaları olduğu, bu dosyaların bir kısmında, Mustafa Balbay’ın değişik tarihlerde, değişik kişilerle (Üst düzey Askeri ve Sivil Bürokrasi, Sendika, Dernek, Siyasi parti ve STK temsilcileri, Gazeteciler vb.) yaptığı görüşmelerle ilgili önemli gördüğü hususları not olarak yazdığı görülmüştür. Bu görüşmelerden şüpheli Levent Ersöz ile ilgili olanları aşağıya çıkartılmıştır.

“25.2.0 çarşamb (25 Şubat 2004)

- 
Levent(Levent Ersöz) ve Kürşat abi(Hasan Atilla Uğur) ile görüşme... Heyecanlılar. Ciddi bir kararı almış olmanın rahatlığı içindeler  

- 
Atacağımız adım çok önemli. Bunu bir anlamda Amasya tamimi gibi düşünün. O kadar kesin bir başlangıç... Ama aynı gün Denktaş’ın da olması ciddi bir durum. Denktaş’ın öne geçmemesi gerekiyor  

MB- öyle diyorsunuz ama, Denktaş zaten gündemde o öne geçer..  

Biz asıl bu toplantının öne çıkmasını istiyoruz

Aynı gün akşam, Mustafa Özbek'le yemek... Özbek’in yanında Hasan Ü., Bülent E. vardı ve Gökhan Ç. bir de basın daşınmanı.. Avrasya TV'nin yayına başlamasıyla ilgili hazırlıkları anlattı. Ulusal duruşu olan herkesi çağırıyorlar. Özbek heyecanlı... Bu işi başaracağız diyor. Asıl olan biziz diyor  

- 
Biz Avrasya TV'yi Kıbrıs’ta başlattık. Gelen telefonları dinlesen ağlarsın. İnsanlar o kadar duyarlı  

- 
O gün panelde söylediklerinizi ekranda söyleyeceksiniz. Mikrofon sizin. Ne istiyorsanız söyleyin. Memleketi bunların elinden kurtarmamız lazım” yazdığı,

“27.2.0 cum  saat 17.30'da (27 Şubat 2004)

Levent (Levent Ersöz) ve Kürşatla (Hasan Atilla Uğur) görüşme... Hazırlıklar tamam. Davetiyeyi basmışlar. Asıl hedef olan dörtlüyü anlattılar. Ama bunu kimsenin bilmemesi gerekiyor. Bir bildiri okunacak. Ertuğrul beye (Eski ADD Genel Başkanı Ertuğrul K.)güven var..  

- Siz kazanan olacaksınız hiç şüpheniz olmasın. Kazanan siz olacaksınız kesinlikle Denktaş’ın öne geçmemesi gerekiyor. Bunun yolunu bulmamız lazım”  yazdığı,

“1. 3. 04 pazartes saat 11.00 (03 Mart 2004)

Aynı şekilde görüşme... Bizim önerimiz kabul edilmedi. Sonra en başa Şener'e (Mehmet Şener Eruygur) gittik. Ceketi çıkarmış. Kusura bakmayın dedi. Ben de, demek ki bir şeylere soyundunuz... Gülüştük.  

Levent(Levent Ersöz) de oturdu. Dediğiniz gibi yazılırsa, engelleyebilirler. Zaten emirleri dinlemiyoruz, bunu ilan etmenin gereği yok.  

Birliktelik kurmak gerçekten zor. Biz de zorlandık ama bunu başaracağız..” yazdığı, 

“saat 17.00 

Leventle (Levent Ersöz) görüşme... Genelde memnunlar yanında Ali de vardı. Ölüyü diriltmeye çalışıyoruz dediler, toplum için. Bir haftada bu dediler. 8 Mart Kadınlar Günü için etkinlik planlıyorlar, büyük katılım hedefliyorlar.. 

Akşam, Hacettepe öğretim üyeleri lokalinde yemek. Nihat B. hoca, Ertuğrul K., ADD yönetiminden birkaç kişi ve Zekeriya T.... Burada da üçgen, dörtgen ve çekirdek... Denktaş da lider olamaz mı,  ben yavru vatanı kaybettim, anavatanda siyasete geldim dese vs..

Gece İlhanla (İlhan Selçuk)görüşme... Katılım tahmin ettiğim gibi. Hedef tamam, bir endişe yok. Herkes artık rahat. Zaten Denktaş’tan güvence de alındı.” yazdığı, 

“4 Mart akşamı Anıttepe tesislerinde yemek.(04 Mart 2004)

Ben, Fikret, Selçuk(İlhan Selçuk), Şener, (Mehmet Şener Eruygur) Levent (Levent Ersöz), Ali E., Hakkı K.... sonradan da Mustafa Y...

- Eylem iyi, organizasyon kötü. geliştirmek lazım..   

- Selçukun (İlhan Selçuk) Aydın D.’la görüşmesi yararlı olur... D.'a, bu iş tamam deniyor,  

AKP götürecek deniyor, 10 yıl bu iktidar gider deniyor..  

- Sener(Mehmet Şener Eruygur), bu işi bırakmayacaklarını, heyecanla söylüyor..  

- Selçuk(İlhan Selçuk), çocukluğumda Adanada huysuzluk ettik, çok edince babam falakaya yatırdı. sonra da Ziverbeyde yatırınca, vız geldi alışığız dedim., yani alışığız…  

- Madanoğlunun anıları ilginçtir, ben redakte etmiştim..  

- Kıbrıs önemli bir kırılma noktası olacak.  

- Denktaş sağlam duruyor..  

- Geceleri uyuyamıyoruz..  

- durumun vahameti anlatıldı... En tepenin durumu konu edildi.” yazdığı,

“9 Mart salı 200 (09 Mart 2004)  

- Leventle(Levent Ersöz) görüşme.. ABD elçisi İstanbul'da Cüneyt Ü., Hasan C., M Ali B. ve benzer 7-8 gazeteci ile konuşmuş. Üç temel şey söylemiş 

1- Atatürk bugün yaşasıydı, yaptıkları nedeniyle insan haklarından yargılanırdı  

2- Irak'ta toprak bütünlüğü istemek ahmaklıktır  

3- Türk Silahlı Kuvvetleri geleneksel misyonunu tamamladı  

bunları sağlam bilgiler olarak öğrenmişler..  

Artık görüşmeme kararı... Belki daha sağlıklı olur. Çünkü bizim görüşme çorbacılar olarak yerleşmiş. Bunu Fikret'e söylemek gerek.  

Salı Perşembe Beştepe’deki yeni bina, öteki günlerde eski binada çalışıyorlar.  

Kıbrıs mitinginden umutlular.  

6 Mart Mitingine Anadoludan 980 Otobüs gelmiş. her birinnde ortalama 40-45 kişi olsa, 40-45 bin ediyor. Biraz da Ankaradan katılan, 50 binin üzerinde olduğu hesaplanıyor..  

Son birkaç akşam İlhanla da konuştum. Rahat görünüyor. Verenin temaslarını merak ediyor. Onlar da bazı şeyler biliyorlarmış..” yazdığı,

  “17.3.0(17 Mart 2004)  Levent abiden(Levent Ersöz) önce öğrenci Kürşatla(Hasan Atilla Uğur) görüştük..ahh ah, 28 Şubat yarım bırakıldı. Birini yaralı bırakmak kötüdür... O zaman pek kesim küstürüldü. amma kazanan biz olmalıyız..sizin arkanızda kim var kardeşim... bunu soruyorlar... şu Nurettinle konuşsan da o iddialarını bir de biz dinlesek..” yazdığı, 

“8 Eylül 2004 Çarşamba..  

Memet Abi geldi... Benim Leventle görüşürken, karşıdan resimlerimi çekmişler. Önlerine koymuşlar... Özensiz davranmalar. İstifa etmeyecekmiş bütün gözler Yaşarda... Konuşma çok iyiydi ama, ekime kadar bakmak gerek. Bakalım ne yapacak  

Şeney Abinin(Mehmet Şener Eruygur) durumu ilginç. Önüne bilgisayar disketlerini döküp koymuşlar. AY IŞIĞI GİRİŞİMİ... İndirmek ve yeni yapı oluşturmak... Sonra Yaşarın gelmeyeceği olasılığına karşı onu öne çıkarmaya başlamışlar. O da hemen yeni duruma göre hazırlık yapmış. Beklemiş. Hemen kurumdaki her türlü çalışmayı kaltırtmış. Kırptırmış 

Örnek Abinin durumu da biraz karışık. Kendisinden üç defa mal bildirimi istenmiş. Birincisini beğenmemiş tepedeki, ikincisini göndermiş sonra bir defa daha göndermiş. Durum trilyon. O da bu nedenle bir ölçüde geri çekilmek durumunda olabilir.. 

Beythovenın da görev sırasında bazı kadınsal ilişkiler nedeniyle durumu hoş olmamış. bu da biliniyormuş..” yazdığı, 


“YAŞ toplantısında Kara, Deniz ve Hava Kuvvetleri Komutanları ile Jandarma Genel Komutanı da söz alarak değişik konulardaki görüşlerini dile getirdiler. Cumhuriyet'in edindiği bilgile göre komutanların altını çizdiği konular satırbaşlarıyla şunlar oldu  

- İslami terör tanımı kanıma dokunuyor sözünüz, terör eylemlerini görmek ve anlamak istemediğinizi ortaya koyuyor  

- Türkiye Batı katında, El Kaide gerçeğini kabul etmeyen ülke konumuna düşmüştür  

- İçten ve özellikle uluslararası alandan gelen tepkiler nedeniyle, birkaç gün sonra dini motif demek zorunda kaldınız. Bunun yerine İslamın yanlış algılandığını ve bu tür eylemlerin yapıldığını vurgulamanız daha gerçekçi olurdu  

- Kadrolaşma çok daha büyük bir hızla devam etmektedir. Ancak antidemokratik ülkelerde dahi rastlanmayacak derecede medyanın suskunluğu söz konusu kadrolaşma hareketlerinin gözden kaçmasın neden olmaktadır  

- Özellikle Anadolu'daki il ve ilçelerde parti yöneticileri irtica faaliyetlerini alabildiğinde teşvik ediyor, yönlendiriyor. Bu gerçek Refahyol'dan daha belirgindir. Bu noktada Ramazan ayı kullanıldı ve siyasalalaştırıldı.  

- Atatürkçülüğün laik ve demokratki bir anlayış olduğu gerçeği gözardı ediliyor. Atatrükçülük demokrasi karşıtı bir anlayış olarak yansıtılmak isteniyor. Bu konuda AB çevrelerinden destek alınmak istenmekte ya da bu çevrelerin sözleri Türkiye'de kulanılmaktadır  

- Belediyelerin faaliyetleri yerel seçimler öncesinde siyasallaştırılmakta ve belediye kaynaklarını zorlayacak noktaya sürüklenmektedir  

- AB uyum yasaları çerçevesinde bölücülüğe ve irtica faaliylerine hiçzmet edebilecek tüm yasal düzenlemelerin gerçekleştirilmesine rağmen 2004'te tarih alınamaması sorumlulğu hükümete ait olacaktır

  Levent(Levent Ersöz): çok ciddi çıkıştık. Uzun bana, zaten sizinle fazla bir ortak çalışma yok gibi laf edince... Her şeyi paylaşıyoruz. Bunların bir şey yaptığı yok. Birinin başındaki M gitmiş, gerine O kalmış... Bunlar gerçek tehditleri izlemezler seni beni izlerler. Gidin bakın sizinle ilgili her türlü bilgi vardır Ama, Hizb yoktur. böyle.. 

Bu kadar memleketi satan bir ekip bir araya gelmemiştir..Reconun büyük annesi Rum. 3 kuşak gerisi. Potemya zaten Kıbrıs Rum kesiminde. Aksunun da 3. kuşak anne ermeni. işte böyle..

İst bel 2 bin İran, Suriye, SSCB toprakları öğrencisine burs verdi” yazdığı,

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan Emniyet ifadesinde özetle; Levent Ersöz’ü tanıdığını,  Ankara da katılmış olduğu birkaç resmi resepsiyon da gördüğünü ve bu şekilde tanıdığını Kendisini jandarma da görevli bir paşa olarak tanıdığını, ancak başka bir görüşmesinin olmadığını,  Kendisinin jandarma genel komutanlığına gazeteci kimliği ile giderek orada Jandarma Genel Komutanı Şener Eruygur ile 2-3 kez görüştüğünü, Onun yanında bazı rütbeli şahısların olduğunu, Levent Ersöz’ün orada olup olmadığını bilmediğini,

01.07.2008 günü Mehmet Şener Eruygur’un genel başkanı olduğu Ankara ilinde bulunan ADD Genel Merkezinde yapılan aramalarda ele geçirilen CD’lerden birisi içersinde, “16 Aralık 2003 Tarihinde Tuncay Özkan ile yapılan görüşme metni” başlıklı yazı metninin olduğu, içeriğinde Tuncay Özkan ile “Başkan”(Levent Ersöz) diye belirtilen kişi arasındaki konuşma olduğu“Başkan” olarak belirtilen kişi ile yaptığı görüşmenin devamında, Ali Müfit G.’nın İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı olması için girişimlerde bulunduğu ve o dönemdeki yerel seçimlerde siyasi partileri yönlendirmek için çalışmalar yaptığı ile ilgili sorulara ise; Belge içeriği itibari ile gerçek dışı ve hayali olduğunu, aleyhinde kötü amaçlı kullanılmak üzere hazırlanmış bir belge olduğunu, belgeyle ilgili yukarıda ayrıntılı beyanda bulunduğunu, 

“Başkan” (Levent Ersöz) olarak belirtilen kişi ile yaptığı görüşmenin devamında, Ali Müfit G.’nın bir İstanbul televizyonu olduğundan bahsettiği, bu televizyonu yolsuzluklardan elde ettiğini ve televizyonun bir işe yaramadığını, K.’le yaşadığı sorunlardan dolayı Ali Müfit G.’nın televizyonunu almaya çalıştığınızı, Bedrettin Dalan ile Ali Müfit G.’yı görüştürdüğünü, Ali Müfit G.’nın seçimlerde merkez sağda ortak anayol kurulmasını talep ettiğini, bu konuda MHP, ANAP ve DYP ile görüşmeler yaptığı ile ilgili sorular sorulduğunda, Belge içeriği itibari ile gerçek dışı ve hayali olduğunu, aleyhinde kötü amaçlı kullanılmak üzere hazırlanmış bir belge olduğunu, 


Şüpheli Tuncay Özkan’ın Cumhuriyet Savcılığı ifadesinde özetle; Hasan Atilla Uğur, Levent Ersöz ile Muzaffer Tekin'i tanımadığını, 16 Aralık 2003 tarihinde Tuncay Özkan ile yapılan görüşme metni başlığı ile başlayan gizli ibareli 24 sayfalık bilgisayar çıktısı metnin emniyette de kendisine okunduğun,, inceleme fırsatının olduğunu, metinde kendisini başkan olarak kodlanan asker bir kişi ile görüşmesinin yazıya döküldüğü intiba uyandırdığını, kendisinin Şener Eruygur ile henüz görevde iken bir kaç kez gazeteci kimliği ile ve gazetecilik konuları ile ilgili görüşme yaptığını, burada başkan olarak kodlanan kişinin kim olduğunu bilmediğini, Şener Eruygur' un görevde olduğu dönemde istihbarat dairesi başkanlığı yapan Levent Ersöz ve aynı yerde görevli albay Hasan Atilla Uğur' u tanımadığını, ancak Şener Eruygur ile görüşmesinin birisinde kendisine Kürşat Albay(Hasan Atilla Uğur) diye hitap edilen birinin de hazır olduğunu hatırladığını, bu kişinin Hasan Atilla Uğur olup olmadığını bilemediğini, kendisi ile özel bir görüşme de yapmadığını, bu görüşme metni olduğu söylenen bu metin mantıksal hatalarla dolu olduğunu, kendisi tarafından yapılan bir görüşmenin çözümü olmadığını, kendisinin böyle bir görüşme yapmasının da mümkün olmadığını beyan etmiştir.


Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’ un Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; Levent Ersöz'ü tanıdığını, Bursa bölge komutanı olduğunu, daha sonra denetlemede kendisini beğendiği için İstihbarat Başkanı olarak atanmasını uygun bulduğunu, bir sene birlikte çalıştığını, çalışkan olduğunu beyan etmiştir.

Şüpheli Mehmet Şener Eruygur’a savcılıkta; 26.03.2008 günü saat:10.14 de, Fulya (Ersöz) ile yaptığı telefon görüşmesi sorulduğunda, görüşmeyi yaptığı kızı Levent Ersöz'ün kızı olduğunu, pisikolojik sorunları olan bir çocuk olduğunu, babasına bir şey yapılacağı korkusu olan, bu konuda korkular yaşayan bir çocuk olduğunu, 


Mustafa Balbay’ın Levent Ersöz’ü tanımadığı beyanına istinaden Mehmet Şener Eruygur’un odasında gizli kamera ile çekilmiş bir görüntünün ortaya çıktığı sorulduğunda ise, Orasının kendi odası olmadığını, bilgisinin ve ilgisinin olmadığını beyan etmiştir.


Şüpheli Mustafa Ali Balbay’ın Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; ADD Genel Merkezinde yapılan aramada ele geçen video görüntüsünde Levent Ersöz ve Hasan Atila Uğur ile birlikte çekilmiş görüntüleri bulunduğu sorulduğunda; görüntünün çekildiğinden haberinin olmadığını, inceleyince anımsadığı, Şener Eruygur’un Jandarma Genel Komutanı olarak görevli olduğu dönemde ve tahminince 1 Mart Tezkeresi sürecinde gazeteci kimliği ile Jandarma Genel Komutanlığına görüşmek için gittiğini, anımsadığı kadarıyla kendisiyle görüşmeden önce o dönemde İstihbarat Dairesi Başkanı olan Levent Ersöz ve bir albay ile kısa bir kahve içme miktarı görüşme yaptığını, görüntülerin buna ilişkin olması gerektiğini, Albayın ismini o tarihte bilmediğini, görüntünün de ADD Genel Merkezine ne şekilde gittiğini, bu görüntülerin olduğu dosyaya da adının verilmesine de anlam veremediğini, bunu bir haksızlık olarak gördüğünü, Levent Ersöz ile bunun dışında birkaç kez gazeteci kimliği ile telefonla görüştüğünü, bunun dışında bir görüşmesinin olmadığını beyan etmiştir. 


Cumhuriyet gazetesinin tirajının artırılması için askeri birliklerde daha ucuza satılması işini koordine etmeyi Hasan Atilla Uğur ve Levent Ersöz ile konuşup görüşme yapıp yapmadığı sorulduğunda; 28 Şubat döneminde ve sonrasında laiklik konusunda en hassas ve tavizsiz davranan gazete Cumhuriyet Gazetesi olduğunu, bu tutumu görüştüğünü bu asker kişilerin hoşuna gitmekle birlikte tirajının artmadığından yakındıklarını, kendisi de yarı şaka mahiyetinde kışlaya soktunuz da satmadık mı dediğini, beyan etmiştir.


23.12.2003 tarihinde Levent Ersöz ve Hasan Atilla Uğur ile Jandarma Genel Komutanlığı karargâhında yaptığı ve gizli kamerayla çekimi yapılan görüşme sorulduğunda; burada başkan olarak konuşan dönemin Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Dairesi Başkanı Levent Ersöz olduğunu, bahsettiği gibi Cumhuriyet Çalışma Grubu isimli bir oluşum hakkında bilgisinin olmadığını, kendisi hakkında gıyabında bu tür bir düşünce geliştirmiş iseler kendisini bağlamadığını, zamanın Cumhurbaşkanı Ahmet Necdet Sezer’in Cumhuriyet gazetesine özel ilgi gösterdiği herkesçe bilindiğini, Gazetenin genel yayın çizgisini beğendiğini, bu nedenle kendisiyle sık görüşen az sayıdaki gazeticilerden birisi olduğunu, kendisi de görüşmelerindeki izlenimlerini buradaki gibi bir sohbette Levent Ersöz’e aktarmış olabileceğini, 

Bu konuşmanın genel mahiyeti Levent Ersöz’ün “bizler haber verelim, sizde bunu kullanın” şeklinde olduğunu, ancak kendisinin bu diyaloga girmediğini beyan etmiştir.

23 Aralık 2003, 5 Ocak 2004 tarihli görüşme çözümleri sonunda, bu konuda yukarıda da beyanda bulunduğu görüşmeyi Levent Ersöz ile yaptığını, haberin dışında kayda alınmış o dönemde kendisi ile görüşerek özellikle medya konusunda daha yakın ilişkiler kurmak amacıyla görüş alışverişinde bulunduğunu, kendisinin buna soğuk baktığını, bu yöndeki temaslarımı devam ettirmediğini, bir daha da bu kişilerle görüşmediğini beyan etmiştir.


Şüpheli Yalçın Tanfer’in emniyette alınan ifadesinde özetle; Kendisinin dolandırıcılık suçundan dolayı yakalanıp Şanlıurfa iline götürülürken görevlilerin elinden Konya Sarayönün de kaçtığını, daha sonra 24 Ekim 2003 tarihinde teslim olduğunu ve dolandırıcılık suçundan cezaevine girdiğini, kendisini Cezaevin de iken sivil kıyafetli (4) şahıs geldiğini, Cezaevi Müdürünün odasında kendisini sorguladıklarını, daha sonra Mahkeme dosyasından kendisini sorgulayan şahıslardan birisinin Levent Ersöz olduğunu öğrendiğini, şahıslar sorgu esnasında kendisine hakaret ettiklerinden her hangi bir ifade vermediğini,

Levent Ersöz’ü Salihli Cezaevinde kendisini sorgulamaya gelen ve ismini sonradan öğrendiği 4 kişiden biri olduğunu, şahıs ile her hangi bir diyalogunun ve irtibatının olmadığını beyan etmiştir.


Şüpheli Yalçın Tanfer’in Cumhuriyet Savcılığındaki ifadesinde özetle; Levent Ersöz'ü tanıdığını, tanıma sebebinin firar ettikten 10 gün sonra kendisinin teslim olduğunu, 30.10.2003 tarihinde Salihli Cezaevine Levent Ersöz ve yanında bir kaç kişi geldiğini, o tarihte kendisini tanımadığını, Genel Kurmaydan geldiğini kendisine söylediğini kendisi de kim olduklarını sorduğunda askeri kimliklerini gösterip kendisini bir yere oturttuklarını, muhtemelen söylediklerimi kamera ile kayıt ettiklerini, kendilerini Genelkurmay Başkanı Hilmi Özkök'ün gönderdiğini söylediklerini, kendisi firar ettiği zaman Hilmi Özkök'e mektup yazıp durumu anlattığını, önce yarbay olduğunu söyleyen şahıs kendisine şerefsiz diyerek neden kendilerini şikâyet ettiklerini sorduklarını, kendiside şikâyet etmediğini, başına gelenleri Genelkurmay Başkanına anlattığını, ısrarla kendisinin ifadesini almak istediklerini, kendisi de haksız yere arabasına el konulup tutuklandığını, kendisine şerefsiz denildiği için kızıp ifade vermediğini, aralarında tartışma geçtiğini, bir kaç kere kalkmak istediyse de zorla oturttuklarını, daha sonra sarışın mavi gözlü Levent Ersöz olduğunu anladığı şahıs işi sertleştirmeden anlatmasını istediğini, kendisinin anlatmadığını, daha sonra gittiklerini, kendisi Urfa'ya gidince Genelkurmay Askeri Savcılığından gelen evraklardan orada ifade almaya gelen sarışın mavi gözlü şahsın Levent Ersöz olduğunu anladığını, kendisi orada bunların usulsüz bir iş yaptığını, benden zorla ifade almak istediklerini anladığını, hatta Erdal Sarızeybek'in kendisinden para istediğini zorla söyletmeye çalıştıklarını, ancak kendisinin para istemediğini söylediğini, kendisi Erdal S.'in Veli Küçük ile arasının iyi olduğunu, o tarihte görüştüklerini bildiğini, bu görüştüğü hususu kendi kitabına yazdığını, Veli Küçük emekli olduğu halde ona talimatlar veriyordu, o da talimatlara göre hareket ediyordu dediğini, Erdal Sarızeybekin Veli Küçük ile önceden tanıştığını, kendiside güneydoğuda aşiretlerden PKK ile mücadele adına para toplamadığını, ancak bu şekilde kendisi hakkında mahkûmiyet kararı verildiğini beyan etmiştir.


Şüpheli Cihandar Hasan Hanoğlu’nun Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; Levent Ersöz’ün kendisinin Jandarma Genel Komutanlığında görev yaptığı tarihlerin son 9 ayında İstihbarat Başkanı olarak görev yaptığını, Hasan Atilla Uğur ise Levent Ersöz'ün altında Ternik İstihbarat Daire Başkanı olarak görev yaptığını, bu kişilerle ilişkilerinin tamamen görev sınırları içerisinde ve askeri hiyerarşik yapının çerçevesi içerisinde olduğunu, 

Jandarma Genel Komutanlığı Onay belgesi başlığı ile 19 Mart 2004, 23 Şubat 2004, 1 Mart 2004, 19 Mart 2004 tarihli işin nevi özel istihbarat timi cari harcamaları, Atatürk temalı takvim ve ders programı basımı, Hilafetinin ilgasının 80. Yılı programında kapsamındaki cari harcamalar, bayrak ve Atatürk posteri bedelinin ödenmesi, bütçe tertibi olarak da 9010 haber alma ödeneği, Koordine D.Bşk. J.Kur.Al.C. Hasanhanoğlu:, altıda da Mustafa K., J.Kur.Kd. Binbaşı İste.Gn. Müd., sağ alt köşede de uygundur 2004, Levent Ersöz Tuğgeneral İstihbarat Başkanı yazılı belge sorulduğunda; kendisinin böyle bir belge ile yakından uzaktan bilgisinin olmadığını, Daire olarak da kendilerinin böyle bir harcama yetkilisi olmadığını, böyle bir harcamayı da yapmadığını ve bilmediğini, ilk kez de burada gördüğünü, zaten mevcut işleyiş içerisinde resmi olarak kendilerinin böyle bir harcama yapma yetkisinin olmadığını, usulen kendilerinin harcama belgesinin de olmadığını, 

ANDIÇ, hizmete özel, Aralık 2003 başlıklı 5 sayfadan oluşan ve son sayfasında Pl. Koor.ve Güv.D.Başk.J.Kur.A.C.Hasanahnoğlu İstihbarat başkanı Tuğgeneral L.Ersöz, Kur. Başk. Kor. H. Kılınç, Koordine başlığı altında da Per. Başk. Tuğgeneral C.Çıtak. Hark. D.Başk. Tuğ. M. BIYIK. ve altında da uygundur, uygun değildir. Org. General J. Gen. Komt. M.Şener Eruygur yazan metin sorulduğunda; resmi bir yazışma belgesi olduğunu, Hizmete özel olarak düzenlendiğini, normalde kurum içerisinde kalması gereken bir belge olarak düşündüğünü beyan etmiştir.


Şüpheli Mustafa Koç’un Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; 2003 yılında Harp Akademilerini bitirdiğinde Genel Komutanlıkta İstihbarat Daire Başkanlığı bünyesinde Plan Dairesi emrine şube müdürü olarak atandığını, Ondan önce Levent Ersöz’ü tanımadığını, yaklaşık 10 ay çalıştığını, Eylül 2003’te başladığını, Ağustos 2004 yılında Levent Ersöz’ün tayini çıktığını, kendisinin de aynı yıl son bahar atamalarında tayinin Jandarma Eğitim Komutanlığı Acemi Eğitim Plan Şube Müdürlüğüne çıktığını, Kurmay Başkanı albayın emekli olduğunu, Onun yerine kendisinin vekâlet ettiğini,

Şüphelilerden elde edilen dijital verilerde bulunan Hizmete Özel Andıç Aralık 2003  başlıklı 5 sayfalık en altında “Mustafa Koç, L. Ersöz, H. Kılınç, C. Çıtak, M.Şener Eruygur” isimleri bulunan hizmete özel ibareli bilgisayar belgesi sorulduğunda, belgenin kendisinin görevde olduğu tarihte hazırlanmış gibi göründüğünü, 

19.03.2004, 23.02.2004, 01.03.2004,19.03.2004 tarihli onay belgesi, Jandarma Genel Komutanlığının matbu evrak formları ve içeriklerindeki Bayrak ve Atatürk Posteri bedelinin ödenmesi, 500.000.000 TL, 9010 haber olma ödeneği, Mustafa Koç İst. Yönetim Şube Müdürü uygundur, Levent Ersöz İst. Başkanı, Koordine D Başkan J.Kur.Alb. C. Hasan H. yazılı formalardakilerin matbu kısımları dışında, 23.02.2004 tarihli 60 bin adet Kozan Ofset A.Ş.’ye ödenmesini onaylarınıza arz ederim. 1.500.000.000 TL, 01.03.2004 tarihli aynı matbu evrak, 1.500.000.000 TL. Hilafetin ilgasının 80. yılı programı kapsamındaki cari harcamalar, “yukarıda belirtilen istihbarat, yönetim, şube, özel istihbarat harcamaları için ödenmesini onaylarınıza arz ederim. Mustafa Koç, uygundur, Levent Ersöz” 19.03.2004 tarihli 500.000.000 TL Özel İstihbarat Timi Cari Harcamalarını içeren belgeler sorulduğunda; böyle bir harcama yapma yetkisinin olmadığını, kendisinin bağlı olduğu dairenin haber alma ödeneği gibi istihbarat üretme yapma yetkisi olmadığı için harcama da yapamadıklarını, ancak hatırladığı kadarı ile o tarihlerde çok miktarda Türkiye haritasının üzerinde Atatürk’ün jandarma hakkındaki sözünün olduğu kartona basılmış bir şeyi bütün komutanlık bünyesine dağıtıldığını bildiğini, ancak kendisinin böyle bir harcama yatmaya yetkisini olmadığını, belgeye birisi kendisinin ismini yazdıysa da bilmediğini, 

02.07.2008 tarihinde saat 12.02 sıralarında kardanadam111@gmail.com isimli e-mail kullanıcısının göndermiş olduğu mail ihbarında özetle; “Levent Ersöz paşanın bilgisi dâhilinde hükümet üyelerinin telefonlarının yasadışı dinlenmesini de yine Kürşat (Hasan Atilla Uğur) bize yaptırıyordu. Elde edilen bilgileri Şener Eruygur ve Levent Ersöz paşaya aktarıyordu… aynı zamanda Hakan Şanlı ile de ortak askeri malzemelerin ihalelerini yapan şirketin gizli ortağıydı, bu şirketin TSK’dan ihale almasını bizzat Kürşat takip ediyordu. Emin Şirin’de yine Kürşat (Hasan Atilla Uğur) tarafından AKP’nin bölünmesi için görevlendirilmişti, ama beceremedi… buluşmaları deşifre olmasın diye Hakan Şanlı’nın Ankara Yıldız’daki Sama şirketine raporları bırakıyor, Kürşat da oradan aldırıyordu, bu şekilde haberleşiyorlardı” şeklindeki ihbar sorulduğunda; İhbarı kabul etmediğini, Emin ŞİRİN’in kendisinin ofisine zaman zaman geldiğini, Meclis'deki soru önergeleriyle ilgili kendisine bilgi vermediğini, kendisine Kürşat ALBAY(Hasan Atilla Uğur) ın bu tür bilgiler vermediğini, Ergün Poyraz ve İsmail Yıldız'a bilgi aktarmadığını, Ergün Poyraz'la bir kere resepsiyonda tanıştıklarını, bir kerede ofisine kitap getirdiğini, diğer şahısları tanımadığını, 

Kriptolu cep telefonlarını Jandarma İstihbaratın kendilerinden istediğini, adedini hatırlamadığını, ancak semple (örnek) olarak getirdiklerini, daha sonra başka yerden aldıklarını, kesinlikle Hasan Atilla Uğur ve arkadaşlarının kullandığı kriptolu telefonların hat ücretlerini ve görüşme ücretlerini şirketinden ödemediğini, şirket adına kayıtlı telefonların şüpheliler tarafından kullanıldığını da bilmediğini, kendisinin Turkcel'le bir yazılım işi sebebiyle 600.000 Dolarlık bir alışverişinin olduğunu beyan etmiştir.

Şüpheli Hakan Şanlı’nın Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; Levent Ersöz'ü tanımadığını, Levent Ersöz'ü bir sefer gördüğünü, İşle ilgili kendisiyle beş dakika görüştüğünü, başka bir görüşmesinin olmadığını beyan etmiştir.

Şüpheli Abdurrahim Doğru’nun Emniyet ifadesinde özetle; İstanbul Muhabere Elektronik Şube Müdürlüğünün 06.02.2009 tarihli ihbar no: 1339 sayılı ihbar tutanağında şüpheli Levent Ersöz ün yakalanmadan önce bir kısım cephaneliğin Mehmet Ç. isimli şahsa teslim edildiğinden bahsedildiği, ayrıca Abdurrahim Doğru’nun Ergenekon’a hizmet etme görevini bizzat Levent Ersöz isimli şahıstan aldığı sorulduğunda; Kendisi Levent Ersöz isimli şahsı yakalandığı zaman görevli Polislerin nezaretinde götürülürken basın yayın organlarından gördüğünü kendisini tanımadığını daha önce hiçbir şekilde kendisi ile görüşmediğini ve irtibatının olmadığını beyan etmiştir. 
 

Şüpheli Yüksel Dilsiz’in Bursa Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; İkametinde yapılan aramada elde edilen "Gizli İbareli 264. Birim Daire Başkanlığına Başlıklı Kıdemli Üstteğmen Yüksel Dilsiz İsth. Üstg. İmzalı" dokümandaki imzanın kendisine ait olup olmadığı ve bu dokümanının kendisine verilmesinin sebebi sorulduğunda; 264. Birim Daire Başkanlığı isimli bir kurum bulunmadığını, imzanın kendisine ait olduğunu, yazının herhangi bir geçerliliğinin olmadığını, Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Daire Başkanlığına bağlı istihbarat Grup Komutanlığında bulunduğu sırada, görevlilerin kendisini üsteğmen olarak, daha sonra da yüzbaşı olarak bildiklerini, istihbarat Daire Başkanı Levent Ersöz’ün kendisini bu şekilde tanıttığını, bir problem çıkması durumunda bu yazıyı taşıdığını, üzerinde personel yazılı olan fotoğrafının bulunduğu belge de isminin Mustafa K. yazılı olduğunu, bu kartı daha sonra kendisinden aldıklarını, yine Finansbank Ankara Ostim Şubesinden 750.000.000.TL limitli kredi kartı verildiğini, bu kart ile harcama yaptığını, dökümlerinin İstihbarat Daire Başkanlığı Grup Komutanlığına geldiğini, borcun oradan ödendiğini, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen "Sayın Çavdaroğlu Paşama Saygıyla Arz Edilir” ile başlayan doküman sorulduğunda, dokümandaki imzanın kendisine ait olduğunu,  2005 yılında yazdığını, 11 yaşında Nur cemaatinin içine girip değişik kademelerde bulunduğunu, 2000 yılında askere gittiğini, askerde istihbarat biriminde çalıştığını, 2002 yılında Bursa Jandarmada haber elamanı olarak başladığını, 2002 yılında Bursa da görevli Levent Ersöz’ün Ankara’ya İstihbarat Daire Başkanı olarak atanmasından sonra kendisinin de Ankara’ya gittiğini, Nur cemaati içersinde kendisine duyulan güvenden dolayı cemaat ile ilgili görevlendirildiğini, toplantılarda kimlik tespiti ve gizli kamera çekimi yaptığını, dönemin milletvekillerinden nur cemaati ile ilişkisi olanları tespit görevi verildiğini, milletvekillerinin bulunduğu ortamlarda çekim yapıp evlerini izlediğini, rapor hazırlayıp Dursun yüzbaşı vasıtasıyla Salih Albay’a verdiğini, bu şekilde 2004 yılına kadar devam ettiğini, o dönemde kendisine verilen kredi kartından İsmail U. çavuşun 300.000.000TL para çekildiğini, ancak parayı geri vermediğini, bu nedenle Dursun ve diğer görevliler ile arasının bozulduğunu, bu dokümanı Çavdaroğlu paşaya derdini anlatabilmek için yazdığını, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen "Darbe Planları Başlıklı" ile başlayan doküman sorulduğunda; bu dokümanı bilgisayarda kendisinin yazdığını, yazmaktaki amacının ise, 2002 yılında Bursa Jandarma Bölge Komutanı Levent Paşa’nın talimatlarıyla yaptığı faaliyetler hakkında bilgi vermek olduğunu, yaptığı faaliyetlerden pişmanlık duyduğundan Başbakanı bilgilendirmek istediğini, 

El konulan dokümanları hangi amaçla topladığı ve Levent Ersöz ile Ergenekon Silahlı Terör Örgütühakkındaki bilgileri sorulduğunda; 2002 yılında Nur Cemaati ile ilgili bildiklerini Jandarma ile paylaşmak istediğini, Adnan ve Mustafa isimli uzmanla tanışıp Bölge İstihbarat Komutanı ola Albay İsmail ile görüştüğünü, sonrasında ise Levent Ersöz paşayla görüşerek faaliyetlere başladığını, 2006 yılına kadar aktif olarak faaliyetlerine devam ettiğini, bilgisayarında yaptığı faaliyetlerle ilgili notlar olduğunu, daha sonra kullanıldığını hissettiğini, korktuğu için irtibatını koparttığını, eski irtibatlarıyla zaman zaman hala görüştüklerini beyan etmiştir.

Şüpheli Yüksel Dilsiz’in Bursa 5.Sulh Ceza Mahkemesindeki sorgusunda özetle; 2002 yılında Levent Ersöz ile Bursa Jandarma Bölge komutanlığında faaliyetlere başladığını, Nur cemaatinin yapılanmasını, nur cemaati ile irtibatı olan siyasi, bürokrat ve iş adamları hakkında cemaate üye olan subaylar, askeri personeller, emniyet personeli hakkında bilgi topladığını, bu çalışmalarda elde ettiği bilgileri İstihbarat Bölge Komutanlığındaki İsmail Albay’a teslim ettiğini, yanında görevli sivil rütbeli personel ile bu toplantılara katılarak gizli kameraya çektiğini, bu çekimler sayesinde toplantılara kimlerin katıldığını tespit ettiğini, 

2002 yılında Bursa Bölge Komutanlığında görevli Uzman Adnan ve Mesut üsteğmen ile irtibat kurduğunu, yine astsubay Ceyhun Cevat K.’ın da olduğunu, bir süre sonra kendisini Bölge Komutanı Albay İsmail ile görüştürdüklerini, 10 günlük kısa bir çalışma sonrasında Levent Ersöz paşanın kendisiyle görüşmek istediğini, Levent Ersöz ile yaptığı görüşmede "Cemaat seni çok yıpratmış bunun öcünü alacağız" diyerek örgütün yapılanması konusunda araştırma yapmak için kendisine görev verdiğini, rüzgar001 isimli dosya hazırladıklarını, bu dosyanın cemaat yapılanması, siyasi bağlantıları, askeri bağlantı, emniyet bağlantıları ve öğrenci evlerini kapsayan bir çalışma olduğunu, Bursa Jandarma Bölge Komutanlığına bağlı Çanakkale, Kütahya, Bilecik, Yalova ve Balıkesir illerini kapsadığını, hazırladıkları rüzgar0001 araştırma dosyasını elden almak üzere Şener Eruygur paşanın Bursa’ya geldiğini, Jandarma tarihinde ilk kez böyle bir çalışma olduğunu söyleyerek kendisini tebrik ettiğini, bir süre sonra Levent Ersöz’ün yapılan çalışmalardan dolayı istihbarat Daire Başkanlığına atandığını, kendisinin de Levent Ersöz’ün daveti üzerine Ankara’ya gittiğini, Levent Ersöz’ün kendisine “ben buraya seninle yapmış olduğumuz Rüzgar00l sayesinde geldim ve burada daha kapsamlı bir çalışma yapacağız" dediğini, Gürevcinlikteki İstihbarat Grup Komutanlığında kendisine oda tahsis edildiğini, Ankara’daki çalışmalarının tamamen siyasilere yönelik olduğunu, hatta 2006 yılı 23 Nisanında Hürriyet gazetesinde yayınlanan Mustafa S., Ali Yüksel K. ve soyadı ALTUN olan milletvekili ile ilgili görüntüleri kendilerinin çektiklerini, istihbarat da çalışan Başçavuş Bayram G. ile birlikte cemaatin içine sızdıklarını, Yüzbaşı Dursun Ö.’nın mecliste çalışan biri vasıtasıyla Başbakan ve bütün milletvekillerinin telefon numaralarını, adreslerini ve tüm bilgilerini topladıklarını, Ankara’da bir yıl faaliyette bulunduğunu, bu çalışmalar sonucunda Darbeye Doğru Gidildiğini anladığını, Levent Ersöz’ün Başbakan’a küfür ederek “İndireceğiz Bunları” diye söylediğini, Jandarma ile cemaat içindeki pisliklere karşı mücadele etmek için başladığını, ancak kullanıldığını  ve devlete zarar geleceğini anladığını, İstihbaat Grup Komutanlığının yanında bulunan Teknik İstihbarat olarak adlandırılan bölümde eylemlere ilişkin faaliyetlerin planladığını, kendisinin görev aldığı bölümün İstihbarat çalışmalarına ilişkin olduğunu, hatta o dönemde Levent Ersöz’ün Genel Kurmay Başkanı ile arasının iyi olmadığını, Levent Ersöz’ün dönemin Genelkurmay Başkanı ile Dönemin Bakanları Vecdi Gönül, Abdulkadir Aksu Ve Hüseyin Çelik’in cep telefonlarının dinlenmesi için Urfa İl Jandarma Komutanlığı istihbaratına bizzat kendisini göndererek talimat verdiğini, 

Anlatmış olduğu olayı emir eri olan Murat’ın kendisine sonradan anlattığını, faaliyetlerinin Levent Ersöz’ün İstihbarat Daire Başkanlığı görevinin sonuna kadar devam ettiğini, Levent Ersöz’ün Bilecik Tugay Komutanlığına atandıktan sonra iki kez davet etmesi üzerine yanına gidip görüştüğünü, Levent Ersöz’ün emekli olduktan sonra Ankara Atakulede emekli bir binbaşı ile iş yeri açtığını, bir sohbet sırasında doğan grubundan biri ile kendisini görüştüreceğini, bu faaliyetlerini “onlarla devam ettireceksin sana kitap yazdıracaklar” dediğini, 

Levent Ersöz Bilecik’e atandıktan sonra istihbarattan ayrılmayı düşündüğünü, bu sırada 0 535 ..0 05 43 numaralı telefonunu Yusuf isimli bir şahsın arayarak “Doğu Perinçek’in kendisi ile görüşmek istediğini” söyleyerek Ulusal Kanala çağırdıklarını, Ulusal Kanal Yönetim Kurulu Başkanı Ferhat B. ile görüştüğünü, kendisine “Jandarma ile yaptığı çalışmaları bildiğini” söylediğini, aynı dönemde Fetullah G.’in yanından ayrılan Nurettin V. ile çalışma başlattıklarını, cemaati karalama kampanyası başlatacaklarını, bu konuda kitap yazabileceğini, beraber çalışma yapabileceklerini söylediğini, daha sonra Ferit İlsever ve Doğu Perinçek’in odalarına götürüp ayrı ayrı görüştüklerini, Doğu Perinçek’ in kendisinden aynı konuda çalışma yapmasını istediğini, birkaç gün müsaade istediğini, Yusuf vasıtasıyla kendisini çağırdıklarını, direk Doğu Perinçek’ in yanına götürdüklerini, Doğu Perinçek’in “jandarmanın yapamayacağını biz yaparız, bize güven bizimle beraber çalış sırtın yere gelmez, allahın bir kuluda sana dokunamaz” dediğini, hatta yanında Süleyman Demirel ile görüşüp kendisine “Süleyman Demirel bile arkamızda” dediğini, kendisini birkaç kez çağırdıklarını, ancak gitmediğini beyan etmiştir.


Bilgi sahibi Murat KAYA’nın Bursa KOM Şube Müdürlüğünde alınan ifadesinde özetle; 2002 yılı Kasım ayı içresinde askerlik hizmeti için Aydın ilindeki Jandarma Er Eğitim Taburuna gittiğini, daha sonra Ankara Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığına dağıtım olduğunu, Levent Ersöz İstihbarat Daire Başkanı olduktan sonra kendisinin emir eri olduğunu,  

Levent Ersöz’ün yanında bulunduğu dönemde, Yüksel Dilsiz’i Levent Ersöz’ün yanında yüzbaşı olarak tanıdığını, Yüksel Dilsiz’in sık sık Levent Ersöz ile makamında görüştüğünü, aynı dönemde Cem U., sanatçı Çelik, Turkcell Genel Müdürü bayan, Uludağ üniversitesi rektörü Mustafa Y., Star gazetesi genel müdürünün Levent Ersöz’ün yanına gelip gittiklerini, Cem U.’ın görüşmeye her geldiğinde Levent Ersöz ile bir buçuk iki saat kadar kaldığını, Türkcell genel müdürü olarak tanıdığı bayanın 40-45 yaşlarında saçlarını sarıya boyayan bir kişi olduğunu, kendisinin Bursa’lı olması sebebiyle Yüksel Dilsiz ile aralarında bir samimiyet oluştuğunu, 


2004 yılı Şubat veya Mart aylarında askerliğini bitirdikten sonra Bursa’ya geldiğinde, Yüksel Dilsiz’in kendisini telefon ile aradığını, beraber İstanbul Balta limanında bulunan polis evine gittiklerini, daha sonra gazetelerde çıkan haberler üzerine Yüksel Dilsiz hakkında bilgi sahibi olduğunu beyan etmiştir.

Tanık Veysel ŞAHİN’in Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; 3 Eylül 2005 yılında daha önce komutanı olan Tuğgeneral Erdal A.’ın kendisini 21. Jandarma Sınır Tugay Komutanlığına çağırdığını, kendisinin istihbarı bilgiler vermesi amacıyla Yüksekova ve Şemdinli’de vekil öğretmen olarak göreve başlatıldığını,

2005 yılında Yüksekova’da olayların başladığını, Özcan İ. ve Ali K. isimli jandarma görevlilerinin uyuşturucu ticareti ile ilgilendiklerini, yine 2005 yılında Hakkari’de korucubaşı olan şahsın PKK’lı olduğu gerekçesiyle evinin basıldığını ve bulunan uyuşturucunun kayıtlara geçirilmediğini, Bu olayları Hakkari İl Jandarma Komutanlığında istihbarat görevlileri olan Özcan İ. ve Ali K.’nın yaptıklarını, emri de Tuğgeneral Erdal A.’dan aldıklarını, 

Tuğgeneral Erdal A.’ın uyuşturucu meselesi ile ilgili olarak Özcan İ. ve Ali K.’yı tehdit amaçlı Seferi Y.’ın yanına gönderdiğini, yanlarında giden Veysel ATEŞ’in bomba attığı için olayların patlak verdiğini, 

Kendisinin Malatya’lı olmasından dolayı ve Irak Türkmen Cephesinin irtibat bürosunu açmak için Malatya iline geldiğini, Burada da 2005 Kasım ayından itibaren çalışmaya başladığını, Adıyaman il Jandarma Komutanlığı yapan Albay Dursun E.’a istihbarat bilgileri verdiğini, bu sırada Malatya eski alay komutan vekili emekli Binbaşı İrfan O.’ın kendisini Urfa’dan tanıdığı için albay Mehmet Ü.’e yönlendirdiğini, Mehmet Ü.’in bütün doğu ve güneydoğu’ya misyonerlik kitaplarının tek elden dağıtılmasını ve bu işi de kendisinin yapmasını istediğini ve bu yönde girişimlerinin olduğunu,

2007 ile 2008 yılları arasında Kerkük Derneği genel başkanlığı yaptığını, bu dönemde Mehmet Ü.’in derneğine gelerek kendisiyle görüştüğünü, kendisini Doğu Perinçek’e yönlendirdiğini, ayrıca Ergenekon yapılanmasının kasası olan Sefa Y. ile Avrasya Vakfı başkanı Fatma A.’ın isimlerini verdiğini,

Mehmet Ü.’in Levent Ersöz ile iyi tanıştığını, Erdal A. isimli şahsın 21. Jandarma Sınır Tugay Komutanı’nın 2004 yılında Bidecikte görevli olduğunu, yerine daha sonra Levent Ersöz’ün atandığını, Levent Ersöz ile Erdal A.’ın iyi tanıştıklarını, Kendisinin bunların birbirlerini tavsiye etmeleri nedeniyle bildiğini beyan etmiştir.

Şüpheli Levent Ersöz’ün telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda; Şüpheli Mustafa Koç ile 2 kez görüştüğü, Şüpheli Mehmet Şener Eruygur ile 4 kez görüştüğü beyan etmiştir.

e. Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi ,

Şüpheli Levent Ersöz ün, Bursa’da istihbarat elemanı olarak kullandığı şüpheli Yüksel Dilsiz’e yaptırdığı illegal işler sebebiyle jandarma istihbarat daire başkanlığına atandığı, Mehmet Şener Eruygur’la önceden tanıştıkları ve Ankara’da ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN talimatları doğrultusunda yürütme organını devirmeye yönelik olarak faaliyete geçen Cumhuriyet Çalışma Grubu adı altındaki oluşumu kurdukları, bu oluşumda alınan kararların uygulanması için emrinde görevli Hasan Atilla Uğur, Mustafa Koç, Cihandar HasanH. ve diğer görevlilerle birlikte koordineli olarak çalıştıkları anlaşılmıştır.


Şüphelinin jan. Gn. Kom. Mehmet Şener Eruygur çağırıyor diye birçok medya yöneticisi ve gazeteciyi komutanlığa çağırıp Hasan Atilla Uğur’la birlikte görüştükleri, yaptıkları bütün görüşmeleri gizli kameraya kaydedip daha sonra gizli evrak gibi dökümlerini yapıp Cumhuriyet Çalışma Grubu devre raporlarında anlattıkları, yapılan çekimlerin illegal olması sebebiyle resmi kayıtlara aktarılmayıp, Cumhuriyet Çalışma Grubu özel istihbarat adı altında Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün arşivine aktardıkları, şüphelinin emekliliği döneminde de örgütsel içerikli gizli toplantılara katıldığı, ayrıca kent otelde yapılan toplantılara sürekli iştirak ettiği tespit edilmiştir.


 Mustafa Ali Balbay ile bir kere görüştüğünü beyan etmiş ise de kendi bilgi sayar notlarında hemen hemen haftada darbe çalışmalarına yönelik toplantılar yaptıkları toplantılarda haftalık gelişmeleri ve yapılması gereken işleri Mustafa Ali Balbay aktardıkları, buna rağmen aralarındaki örgütsel ilişkiyi gizlemek amacıyla görüşmelerini ifadeden kaçındığı, Mustafa Ali Balbay’ın da aracılık yapmak suretiyle şüphelilerden aldığı bilgileri İlhan Selçuk ve örgütün diğer üst düzey sorumlularına ilettiği, yapılan faliyetlerin Cumhuriyet Çalışma Grubu gizli toplantılarında kararlaştırılıp uygulamaya geçirildiği anlaşılmıştır.


Şüphelinin emekli olduktan sonrada örgütsel irtibatlarını devam ettirerek yapılan örgütsel içerikli gizli toplantılara katıldığı, nitekim emekliliktede devam eden bu irtibatın İlhan Selçukun yakalanmasından sonra şüphelinin kızı tarafından örgütün yöneticilerinden olan şüpheli Mehmet Şener Eruygura telefonada ‘babamı rahat bırakın kalpten gidecek’ şeklindeki ifadesinden de açıkça anlaşılmaktadır. 


Şüphelinin 1 Temmuz 2008 tarihinde yapılan eş zamanlı operasyondan bir şekilde haberdar olup bir gün önce yurt dışına kaçtığı, uzun süre yurt dışında kalmasına rağmen ameliyat olmak için Türkiye ye İvan adına tanzim edilmiş sahte bir pasaportla Zonguldak’tan deniz yoluyla giriş yaptığı, özel bir hastaneye ameliyat olmaya gittiğinde damadı ile birlikte Mehmet Orhan G. adına tanzim edilmiş sahte kimlikle yakalandığı. Şüphelinin üst aramalarında şifreli çaldırma ve görüşme notları ile çok sayıda sim kartın çıktığı, şüphelinin istihbaratçı olması nedeniyle kendini teknik takipten kurtarabilmek amacıyla şifreli görüşmeler yaptığı, Ergün Poyraz İsmail Yıldız, Hakan Şanlı, Mehmet Şener Eruygur, Hayrullah Mahmut Özgür’le doğrudan irtibatlarının bulnduğu anlaşılmaktadır.


Yürütme organını devirmeye teşebbüs eylemlerine fiilen iştirak ettiği ayrıca yüzlerce kişinin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçunu da işlediği anlaşılmakla,

Silahlı örgütünün ara yöneticisi olmak suçunu işlediğinden, eylemine uyan TCK’nun 314/1 Maddesi,

Cebir ve şiddet kullanarak Türkiye Büyük Millet Meclisini ortadan kaldırmaya veya görevlerini kısmen veya tamamen yapmasını engellmeye teşebbüs ettiğiniden,  eylemine uyan TCK’nun 311/1 maddesi,

Cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs ettiğiniden, eylemine uyan TCK’nun 312/1,

Halkı Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine karşı silahlı bir isyana tahrik ettiğinden, eylemine uyan TCK.nun  313/1,

 Kişilerin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçundan eylemine uyan TCK.nun 135/2, 43,137/1-a,  

Sahte evrak kullanmak suçundan eylemine uyan, TCK’nun 204/1,

3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

4- Şüpheli Hasan Atilla Uğur

a-Savunmaları,

 Emniyet Beyanında

Susma hakkını kullanmıştır. 

Şüpheli Savcılık Beyanı

Susma hakkını kullanmıştır. 

Şüpheli Sorgusunda:

Emniyet ve savcılıkta ifade vermediğini, suçlandığı konu hakkında aynı branşta hizmet ettiği kişilerin yanında beyanda bulunmak istemediğini, savcılığa geldiğinde gösterilen evraklar kimi basın yayın organlarına da konu olmuş ve belli bir oyunun parçası olduğunu düşündüğü dokümanlar olduğunu, bu tür bir örgütlenme ile irtibatlı gösterilmenin ağrına gittiğinden bu aşamalarda ifade vermediğini, Muvazzaf olduğu dönemde Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığı Teknik İstihbarat Daire Başkanı olarak görev yaptığını, bu dönemde doğal olarak kendisine yoğun bir şekilde istihbarat akışı olduğunu, bununla alakalı arşivlemesinin bulunduğunu, kişilerle alakalı fişleme olarak iddia edilen kayıtların göreviyle alakalı yerine getirdiği işlemler olduğunu, emekli olduktan sonra bu bilgilerin çoğunu kurumuna iade ettiğini, ancak aramalar sırasında el konulan belgeler arasında bu tip belgeler ise tamamıyla gözden kaçtığı için iade edilmeyen belgeler olduğunu, bir senedir emekli olduğunu, altı aydan beri merkezi Ankara'da olan savunma sanayi ile ilgili bir şirketinin olduğunu, dosyada ismi geçen Bülent G.'yı, Minex danışmanlık şirketi sahibi olarak 4 yıldır tanıdığını, herhangi bir ticari ortaklığının bulunmadığını, Bülent’in ticari birikiminden şirketi için bir yararı olacağını düşündüğü için yoğun bir diyalog içinde olduğunu, mesleki yönerge gereği muvazzaf subay olduğu dönemde kod adının Kürşat Bozkurt olduğunu, bu ismini bilenlerin zaman zaman bu isimle hitap ettiklerini, dosyanın şüphelilerinden Barbaros Hayrettin Altıntaş ile akrabası olan devre arkadaşı Ali Ergülmez vasıtasıyla tanıştığını ve muhtaç olduğundan işe yerleştirdiğini, bu yüzden Bülent'den ziyade şüpheli Barbaros'la İstanbul'a geliş-gidişlerde muhatap olduğunu, şüpheli Sinan Aydın Aygün'ü tanımadığını, 0505 ..0 89 23 nolu bir telefonunun olup olmadığından emin olmadığını, Sencer Özkan'ı tanıdığını, kendisinin bir iş adamı olduğunu, Ankara-Güvercinlik'deki Teknik İstihbarat merkezini kurarken bu kişinin şirketiyle de çalıştıklarını, Hamza ÇAPKIN isimli kişiyi tanıdığını, bu kişinin Çanakkale'de birlikte çalıştığı Uzman Çavuşu olduğunu, Hamza Ç.'a ait bu telefonu kısa süreli olarak kullandığını, yapılan aramalarda hazır olmadığı için şu anda aleyhine delil olarak dosyaya konulan belgeleri kabul etmediğini, çünkü Ergenekon ile bir ilgisinin bulunmadığını, teşkilatında komutanlık yapmasına rağmen Veli Küçük'ü kesinlikle tanımadığını, Ergun Poyraz'ı Ankara'da çalıştığı dönemde komutanları tarafından gönderilen bir kişi olarak tanıdığını, kendisinin korunmak için yardım talebinde bulunduğu, zaman zaman resmi makamında görüşmelerinin olduğunu, çünkü kendisinden belli konularda yardım alacaklarını düşündüklerini, şüpheli Mustafa Ali Balbay'ı tanıdığını, şüpheli Mustafa Ali Balbay ile ilgili gizli görüşme kayıtlarını bir tape olsun diye bulundurduklarını, herhangi bir şekilde şantaj amaçlı olmadığını, böyle bir şey olsaydı bunun ortaya çıkmış olacağını, Eldiven, Yakamoz, Ay ışığı gibi kavramlarla uzaktan yakından bir ilişkisinin olmadığını, dosyadaki bu belgeleri de kabul etmediğini, Genelkurmay'a ait gizli olduğu iddia edilen belgelerin şahsına ait mesleki, eğitim sırasında verilen belgeler olduğunu, evinde ele geçirildiği iddia edilen, ay ışığı ve yakamoz darbe planlarına ilişkin belgelerin internette dolaşan belgeler olduğunu, Nuray B. ve şüpheliler Tuncay Özkan ve Bedrettin Dalan ve ile yapılan görüşmelerin CD çözümlerinin biraz önce aktardığı gerekçe sebebiyle kaydedildiğini, Atatürkçü Düşünce Derneği hakkında istihbari mahiyetteki belgeden kendisinin haberinin olmadığını, bir yıl kadar birlikte çalıştığı şüpheli Mehmet Şener Eruygur'un da bu belgeden haberinin olacağını sanmadığını, bu belgelerin kendisinde infial uyandırdığınıiçünkü bu belgelerin kendisinde çıkmasının mümkün olmadığını, Usiad konusunda herhangi bir bilgisinin olmadığını, yıllarca terör örgütlerine karşı nitelikli birimlerde görev yapan bir insan olarak Anayasal düzeni veya Hükümeti yıkmayı amaçlayacak böyle bir örgütlenmenin içerisinde yer almasının mümkün olmadığını, kendisine ait olduğu söylenen belgelerle hiçbir ilgisinin olmadığını, bazı eylemlerinin söz konusu olabileceğini yani bir kısım belgeleri gözden kaçtığı için kurumuna iade edemediğini bu yüzden pişmanlık duyduğunu, tutuksuz yargılanmak istediğini, Abdullah Öcalan'ı 8 ay boyunca sorgulayan ekibin içerisindeki tim komutanı olduğunu, bu yüzden üç ayrı örgütün ölüm listesinde bulunduğunu ifade etmiştir.

b- Elde Edilen Dökümanlar:

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’un Çukurambar 42.Cadde Çağlayan Sitesi No:23/23 Çankaya/ANKARA sayılı ikamet adresinde bulunan,

Birief Marka şifreli kahverekli ve kapalı James Bond tabir edilen çanta içerisinden;

(1) adet, üzerinde TC. Ordusu Subaylarına Mahsus ibaresi bulunan 130549 seri nolu vzor 70 cal 7.65 tabanca, tabancaya ait (1) adet şarjör, şarjöre takılı vaziyette 7 adet 7.65mm çapında fişek, 

(2) kutu içersinde (50) adet MKE yapımı 7.65mm fişek,

(1) adet, 9mm fişek,

 (1) adet, aynı tabancaya ait İçişleri Bakanlığı Jandarma Genel Komutanlığı Ankara silah taşıma izin belgesi,

(1) adet, panasonic marka kalem şeklinde kablolu küçük cihaz,

(1) adet, üzerinde CHİNET GL-870 ibaresi yazılı MP3 çalar,

(3) adet, içeriği belli olmayan cd,

Evin Diğer bölümlerinden çıkan malzemeler:

(4)Adet numaralandırılmış fotoğraflar,

(1)yaprak sarı renkli not kâğıdın da “21 Nisan2008 tarihli” başlayan siyah kalemle yazılmış el yazması notları

(1)yaprak yine sarı renkli not kâğıdına “Acil Nakit İhtiyacı İçin Yapılacaklar(Yapılabilecekler) ve aynı kâğıdın arka yüzünde 10 Haziran 2008 tarihli Yapılacaklar adı altında alınan notları içeren siyah tükenmez kalemle yazılmış el yazması yazılar,(1 ve 2)diye numaralandırılmışlardır,

(1’den 27’ ye) kadar numaralandırılmış ve üzerlerinde Fotoğraf-Piknik-Doğum Günü yazılı CD’ler

(1) Adet Sony Marka M-747V seri nolu ses kayıt cihazı ve bu cihaza ait aparat,

(1)Adet Hasan Atilla Uğur adına düzenlenmiş (T.C:24662660822) numaralı nüfus cüzdan sureti

(23) Adet 7.62 mm. çaplı muhtelif kaleşnikof mermiler,

(2)Adet 357 magnum mermiler,

(304) Adet 9x19 mm MKE marka mermiler,

(30) Adet 9,65 mm çaplı SW marka mermiler,

(5) Adet 7,65 mm çaplı MKE marka mermiler,

(2) Adet SBP marka mermiler,

(1)Adet markasız olmak üzere 7,65 mm çaplı mermi,

(14) Adet MKE marka 9x19mm çaplı mermiler,

(2) Adet Sigsaver marka şarjörler,

(1) Adet SW marka şarjör,

(9)Adet 12’lik MKE yapısı av tüfeği fişekleri,

(18)Adet MKE yapımı 9x19 boş fişekler,

(2) Adet P marka 9x19 boş fişekler,

(1) Adet meşei okunmayan 9x19 çaplı mermi,

(29) Adet 9mm çaplı GECO marka fişekler,

(2) Adet 9mm çaplı WRA marka fişekler,

(5) Adet 9mm çaplı P marka fişekler,

(11)Adet 9mm çaplı HP marka fişekler

(1) Adet Yeşil-Mavi renkli Sabri EV ile başlayan ve Kocaeli Kod:262 ile biten telefon rehberi,

(1) Adet HP marka İPAQ ibaresi yazılı ve üzerinde TWC 72800R5 seri nosu yazan HW6915 model Cep bilgisayarı, bataryası ile bu bilgisayara ait şarj cihazı ve bağlantı aparatları-(1) Adet Sim Plus hazır kart,

(1)Adet L 61954 Z seri nolu,ve üzerinde Pietro Beratta Gordone V.T-Made in İtaly yazılı 92FS model 9,cal.Parabellum-Baretta marka kabzesi siyah renkli metal crom meaşeli tabanca,

(2) Adet Parabellum –Beratta tabancaya ait Crom renkli orijinal üzerinde P.B.CAL. 9 Para-Made in İtaly yazılı şarjörler,

(25) Adet tabancaya ait siyah renkli muhafaza kutusu içerisinde 9x19 çaplı MKE marka fişekler,

(1)Adet tabanca temizleme fırçası,

Hasan Atilla Uğur adına 17.05.2007 tarihinde 61816 belge numarası ile Jandarma Genel Komutanlığı tarafından tanzim edilmiş bu tabancaya ait belge,

(1) Adet siyah renkli tabanca muhafaza çantası içerisinde 9x19mm çaplı mermilere ait siyah renkli tabanca şarjörü,

(14) Adet aynı çanta içerisinde bulunan 9x19 çaplı MKE yapımı fişekler,

(67) Adet 9x19 mm çaplı MKE yapımı fişekler,

(1) Adet NOKİA marka 1112 model 3597 36/00/748637/2 İMEİ nolu gri-mavi renkli cep telefonu ve bu telefonun içinde bulunan 0701280287660 seri nolu Türkcel Sim Card 

İkamet  Adresi: Yıldız 4.Cadde 81.Sokak No:5/9 Çankaya/Ankara

İkamet Adresi: Çolaklı Beldesi Üçtepeler Mahallesi Tilkiler Caddesi Kardelen 2 (no bilinmiyor) Manavgat/Antalya

Kendi adına ruhsatlı U609275 seri nolu P226 Made in Germany  SIGSAUER marka 9 mm çaplı tabanca,

Bu tabancaya ait şarjör ile 17 adet MKE yapımı 9 mm dolu fişekler

Jandarma Genel Komutanlığı tarafından Hasan Atilla Uğur adına tanzim edilmiş, 17.05.2007 tarih ve 61817 belge nolu silah taşıma izin belgesi,

İş Adresi: (Netsav Savunma San. İnş. Tur. Madencilik) : Birlik Mahallesi 448.Cadde No:119/4-5 Çankaya/Ankara (Sabri TALAN’a ait olduğu bildirilen odada)
(2) Sayfa “Sağduyusu Güçlü, Vatanına Ve Devletine Her Zaman Her Şartta Sahip Çıkan Yüce Türk Milleti” ibaresi ile başlayan “AKP iktidarında istihdam üzerinden alınan vergiler, ibaresi ile biten beyaz kâğıt dokümanı,

(Orhan AKARSU’ya ait olduğu bildirilen odada)

(3) Sayfa Güldane ŞEN adına düzenlenmiş nüfus cüzdanı ve pasaport fotokopileri, 

(2) Adet   “5AEA 2708H ve %AİEA37066”  seri numaralı “sony” marka Hİ 8 kasetler,

(1) Adet  “SAGEM”  MW 3026 numaralı cep telefonu ve içerisinde  (1) Adet Turkcell sim kart 

(Pakize Uğur ve Hasan Atilla Uğur’un kullandığı odada) 

(5) Adet üzerinde “Princo” markası bulunan ve üzerinde “ Lütfen Başkalarının izlemesini sağlayınız CD 1 notu bulunan CD’ ler,

Hasan Atilla Uğur’a ait Kahverengi deri şifreli çanta içerisinde - (1) Adet Sony marka B1 B1 6196 mini MC-60 ses kaseti,

(26) Adet Adet MKEK yapımı 9.65 mm. Çapında özel damla deri fişeklik içinde bulunan fişekler

(7) Adet MKEK yapımı SW 9.65 mm. çapında Spec marka fişekler,

(1) Adet MKEK yapımı 7.65 mm. çapında fişek,

(64) Adet MKEK yapımı 9.mm. çapında fişekler,

(2) Sayfa “The Newyork times” yazısı ile başlayan üzerinde harita ve tabanca resminin bulunduğu bilgisayar çıktısı doküman,

(1) Sayfa 15,20 Ebatlarında beyaz kâğıda arkalı önlü yazılmış  “başkanım” İbaresi ile başlayan “ Saygılarımla” ibaresi ile son bulan not,

(10) Sayfa “Emin Şirin İstanbul Millet Vekili” ibaresi ile başlayan ve biten TBMM tutanak müdürlüğü başlıklı yazı,

(1) Sayfa Kürşat Altay tarafından Atilla Uğur’a gönderilmiş beyaz zarf içerisinde “sevgili Kardeşim” ibaresi ili başlayan “Kürşat Eren” ibaresi ile biten mektup,

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’dan elde edilen belge, doküman ve dijital malzemelerin yapılan incelemelerinde;

2 nolu cd:


 CD içerisinde toplamda 22 adet belge olduğu, bunlardan 11 adedinin sunum belgesi, 11 adedinde Word belgesi olduğu tespit edilmiştir. 

ASOF isimli içeriğinde yıkıcı unsurların sızmaları konusunun bulunduğu 33 sayfalık Word ASOF isimli sunum belgesinin içeriğinde ülkemizde faal olan DHKP/C, TKP-ML TİKKO, MKP, MLKP gibi sol örgütlerin kuruluşu, amaçları, eylem ve faaliyetleri, örgütsel yapılanması ile aşırı sol örgütlerin personele yaklaşma metotları ve TSK personelinin dikkat edeceği hususlarla alakalı hazırlanmış 120 sayfalık sunum olduğu, tespit edilmiştir.
Aşırı Borçlanma isimli hizmete özel olan 7 sayfalık Word belgesi ve yine aynı isimli 42 sayfalık sunum belgesinin içeriğinde Genelkurmay Başkanlığı tarafından hazırlanmış gizli ibareli personelin aşırı borçlanma nedenleri, aşırı borçlanmanın müeyyideleri, TSK personeline aşırı borçlanma nedeniyle yapılan işlemler, alınacak tedbirler konularını içerdiği Bölücülük isimli Genelkurmay Başkanlığınca hazırlanmış hizmete özel ibareli 74 sayfalık sunum belgesi ve hizmete özel ibareli 8 sayfalık Word belgesi içerisinde ülkemizde faal olan PKK/KONGRA-GEL isimli bölücü terör örgütünün kuruluşu, stratejisi ve hedefleri, yurtiçi ve yurtdışı faaliyetleri ile siyasallaşma faaliyetleri konularının bulunduğu Ege Sorunu isimli Genelkurmay Başkanlığı tarafından hazırlanmış 50 sayfalık sunum ve yine aynı isimli hizmete özel ibareli 10 sayfalık Word belgesinin içeriğinde Yunanistan’dan kaynaklanan Ege sorunları, karasuları sorunları, kıta sahanlığının sınırlandırılması, hava sahası sorunları, gayri askeri statüdeki adaların silahlandırılması, egemenliği anlaşmalarla Yunanistan’a devredilmemiş ada, adacık, kayalıklar (coğrafi formasyonlar) sorunu, arama-kurtarma sorumluluk sahası olduğu, tespit edilmiştir.
Türk-Yunan diyalogu ve güven arttırıcı önlemler konuların olduğu Doğu Karadeniz isimli içeriğinde Pontus’çuluk Faaliyetleri ana başlığı altında, Rum-Pontus Derneklerinin oluşturduğu tehdit, Doğu Karadeniz Bölgesindeki diğer bölücü faaliyetler konularının bulunduğu 4 sayfalık Word belgesi olduğu Ermeni Sorunu isimli Genelkurmay Başkanlığı tarafından hazırlanmış hizmete özel ibareli 125 sayfalık sunum ve yine aynı isimli hizmete özel ibareli 15 sayfalık Word belgesinin içeriğinde asılsız Ermeni soykırımı iddiaları, soykırım suçu kavramı, tehcir (sevk ve iskân) kanunu ve uygulanması, Ermeni sorunun tarihsel gelişimi, Ermenistan ve Ermeni Diasporası’nın faaliyetleri, Ermeni Kilisesi, alınan ve alınması gereken tedbirler konuları bulunduğu Fener Rum Patrikanesi isimli Genelkurmay Başkanlığı tarafından hazırlanmış 76 sayfalık sunum ve yine ayını isimli hizmete özel ibaresi olan 9 sayfalık Word belgesinin içeriğinde, Fener Ortadoks Patrikhanesinin statüsü konuları bulunduğu İrtica isimli Genelkurmay Başkanlığı tarafından hazırlanmış hizmete özel ibareli 32 sayfalık sunum ve yine aynı isimli hizmete özel ibareli 7 sayfalık word belgesinin içeriğinde; irticanın tanımı, hedefi ve stratejisi, irticai terör örgütleri, radical dini gruplar, dini motifli siyasal gruplar, dini grup ve tarikatlar konuları bulunduğu, tespit edilmiştir.
Kültürel Bozulma isimli Genelkurmay Başkanlığı tarafından hazırlanmış hizmete özel ibareli 122 sayfalık sunum ve yine aynı isimli hizmete özel ibareli 16 sayfalık word belgesinin içeriğinde; kültürel bozulma ile ilgili tanımlar, kültürün önemi ve bir milletin var oluşuna katkısı, dilin kültür içindeki yeri ve önemi,  Atatürk’ün bağımsızlık ve kültüre verdiği önem, örneklerle Türk Dili ve kültürüne yönelik tehditler, Türk Kültürü ve Türk Dilindeki bozulmaya karşı alınması gereken tedbirler konuları bulunduğu, tespit edilmiştir.

Pontus-Süryanilik isimli içeriğinde: Rum-Pontus faaliyetleri, vakıf ve dernekler, Hemşincilik faaliyetleri, Asurî-Süryani faaliyetleri, Süryani örgütlenmeleri, Süryanilerle ilgili yurtiçi ve yurtdışı yayınlar konuları bulunan sunum olduğu, tespit edilmiştir.

Yolsuzluk Ve Yolsuzluk 1 isimli Genelkurmay Başkanlığı tarafından hazırlanmış gizli ibareli içeriğinde; yolsuzluğun tanımı ve kapsamı, yolsuzluğun sebepleri, etkide bulunan faktörler, yolsuzluğun etkileri, yolsuzlukla mücadele, Türkiye’de yolsuzluk olayları, TSK bakımından yolsuzluk olayları, alınacak tedbirler konuları bulunan 46 sayfalık sunum olduğu, tespit edilmiştir.

Süryanilik Faaliyetleri isimli 6 sayfalık Word belgesinin içeriğinde; Süryaniliğin doğuşu, ülkemizde bulanan Süryani sayısı bunlara ait manastır, kilise ve kilise vakıfları, Süryanilerin PKK ve Hizbullah terör örgütleri ile ilişkileri, Avrupa alanında yaşayan Süryanilerin Bethnahrin özgürlük Partisi ve Asuristan Kurtuluş Partisi ismiyle örgütlendikleri ve bu örgütlenmeler hakkındaki bilgiler ile bunların yurtiçi ve yurtdışı yayın organları hakkında bilgilerin bulunduğu, tespit edilmiştir.
Yolsuzluk isimli içeriğinde; dünya’ da yolsuzluğun sebepleri, sonuçları ve uygulanan çözüm yolları ana başlığı altında, yolsuzluğun tanımı ve kapsamı, yolsuzluktaki artış,  yolsuzluğun sebepleri, yolsuzlukta mücadelede devletin rolü, Türkiye’de yolsuzluğun boyutları, Türkiye’ deki yolsuzluk alanları, yöntemleri, Türkiye’ de yolsuzluk teşkilatlanması,  Türkiye’de yapılan yolsuzluğun sınıflandırılması konuları bulunan hizmete özel ibareli 15 sayfalık Word belgesi olduğu tespit edilmiştir.

5 Nolu CD: 

CD içerisinde; Arşiv, Bedrettin Dalan, Ajan Sanatçılar.Doc, Ayışığı 2.Ppt, Ayışığı Ve Yakamoz.Ppt, Bilderberg Çetesi.Doc, Dergi Proje Analiz.Doc, Devletin Yeniden Yapılanması.Pdf, Dinamik_Anti Tez.Pdf, Eldiven.Ppt, Ergenekon Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme.Pdf, Ermeni Dosyası.Doc, Fabrikatör.Doc, Nuray B. İle Yapılan Görüşme Metni.Doc, Oluşum.Pdf, Örtülü Faaliyetler Çevik Bir.Doc, Panzehir.Doc, Sendikaların İncelenmesi.Ppt, Tuncay Özkan İle Levent Ersöz.Ppt ve Tv Analiz Proje.Doc isimli klasörlerin olduğu 


Tv Analiz Proje.doc isimli klasör içerisinde 39 sayfadan oluşan Saygılarımızla ibaresi ile biten ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Veli Küçük ve Ümit Oğuztan isimli şahıslardan da elde edilen Televizyon Analiz Yönetim ve Geliştirme Projesi olduğu,


panzehir.doc isimli klasör içerisinde 34 sayfadan oluşan Saygılarımızla ibaresi ile biten ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Veli Küçük ve Ümit Oğuztan isimli şahıslardan da elde edilen Panzehir Etnik/Bölücü Operasyonların Tasfiyesi yazılı örgütsel içerikli  dokümanın olduğu,


Örtülü Faaliyetler Çevik Bir.doc isimli klasör içerisinde 22 sayfadan oluşan Saygılarımızla ibaresi ile biten ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Veli Küçük, Ümit Oğuztan ve Doğu Perinçek isimli şahıslardan da elde edilen Örtülü Faaliyetler Bir  örgütsel içerikli dokümanlardan olduğu, 


Oluşum. Pdf isimli klasör içerisinde 8 sayfadan oluşan ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Veli Küçük, Doğu Perinçek ve Tuncay Güney isimli şahıslardan da elde edilen Oluşum isimli örgütsel içerikli dokümanlardan olduğu,


Fabrikatör. doc isimli klasör içerisinde 27 sayfadan oluşan Saygılarımızla ibaresi ile biten ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Veli Küçük ve Ümit Oğuztan isimli şahıslardan da elde edilen Fabrikatör isimli örgütsel içerikli dokümanlardan olduğu  

Ermeni Dosyası.doc isimli klasör içerisinde 126 sayfadan oluşan Saygılarımızla ibaresi ile biten ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Veli Küçük, Ümit Oğuztan ve Doğu Perinçek isimli şahıslardan da elde edilen Ermeni Sorunu 21. Yüzyılın Avrasya Entrikası isimli örgütsel içerikli dokümanlardan olduğu,


Ergenekon Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme. pdf isimli klasör içerisinde 24 sayfadan oluşan Saygılarımızla ibaresi ile biten ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Veli Küçük, İşçi Partisi İstanbul İl Örgütü, Doğu Perinçek ve Tuncay Güney isimli şahıslardan da elde edilen ERGENEKON isimli örgütsel içerikli dokümanlardan olduğu,


Dinamik_Anti Tez.pdf isimli klasör içerisinde 6 sayfadan oluşan Saygılarımızla ibaresi ile biten ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Ümit Oğuztan ve Tuncay Güney isimli şahıslardan da elde edilen Dinamik Anti/Tez olduğu, 

Devletin Yeniden Yapılanması. pdf isimli klasör içerisinde 11 sayfadan oluşan ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Doğu Perinçek ve Tuncay Güney isimli şahıslardan da elde edilen Devletin Yeniden Yapılanması Üzerine isimli örgütsel içerikli dokümanlardan olduğu, 


Dergi Proje Analiz. doc isimli klasör içerisinde 18 sayfadan oluşan Saygılarımızla ibaresi ile biten ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Ümit Oğuztan ve Adnan Akfırat isimli şahıslardan da elde edilen Dergi isimli örgütsel içerikli dokümanlardan olduğu, 

Bilderberg Çetesi. doc isimli klasör içerisinde 76 sayfadan oluşan ve soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Ümit Oğuztan, Mehmet Zekeriya Öztürk, Doğu Perinçek ve Veli Küçük isimli şahıslardan da elde edilen Masonik Bilderberg Çetesi isimli örgütsel içerikli dokümanlardan olduğu,  


Ajan sanatçılar.doc isimli klasör içerisinde 3 sayfalık Ajan Sanatçılar ibareli doküman olduğu, 


Tuncay Özkan ile Levent Ersöz. ppt isimli klasör içerisinde Gizli ibareli 24 sayfalık T.Özkan ve Başkan arsında geçtiği anlaşılan içeriğinde ülke gündemi, basın-medya ve üst düzey yöneticiler ile alakalı görüşme metninin olduğu,  

21oca04_cem_uzan2.wav isimli klasör içerisinde; “…aslında orda şöyle bir boyutta var… Önemli… biz de bir sürü senaryo var… Yani senaryo var derken kimin ne yaptığını en iyi bilenlerden birisiyiz Türkiyede… Kim neyi nasıl kiminle yaptı… içerde ve dışarıda…” şeklinde başlayan “…yok komutanım görünmüyor onlar sadece şey…” şeklinde biten 81 dakika 20 saniye süren Gizli Kayıt olduğu değerlendirilen ve genelde siyaset ve Ülke gündemi ile alakalı olarak gerçekleşen kayıt olduğu, 

Atilla. WAV isimli klasör içerisinde; “… geeeeelll…. Misafirleriniz geldi komutanım….” İbaresiyle başlayan “…çok mutlu oldum…” ibaresiyle son bulan 64 dakika 29 saniye süren Gizli Kayıt olduğu değerlendirilen kayıt olduğu,


Bedrettin Dalan klasörü içerisinde 17 sayfalık B.Dalan ve Başkan arsında geçtiği anlaşılan içeriğinde ülke gündemi, Eğitim, basın-medya ve üst düzey yöneticiler ile alakalı görüşme metninin olduğu, 

Sendikaların incelenmesi. ppt isimli klasör içerisinde 55 sayfalık Gizli ibareli slâytların olduğu, 


ayışığı ve yakamoz.ppt isimli klasör içerisinde 38 sayfadan oluşan Yetim, Gemi Aslanı, Yörük gibi kod isimlerin kullanıldığı, yapılacakların, muhtemel tepkilerin ve tepkilere tedbirlerin neler olacağının yazıldığı, bir takım yapılanmaların şematize edildiği, ABD, AB ve iç tepkilerin kontrol altında tutulması için yapılacakların, muhtemel tepkilerin ve tepkilere tedbirlerin neler olacağının yazıldığı 29.03.2004 14:59 tarihinde oluşturulan ve 12.04.2004 12:35 tarihinde son kez kaydedilen slayt olduğu,


Ayışığı 2.ppt isimli klasör içerisinde; 39 sayfadan oluşan Yetim, Gemi Aslanı, Yörük gibi kod isimlerin kullanıldığı, yapılacakların, muhtemel tepkilerin ve tepkilere tedbirlerin neler olacağının yazıldığı, bir takım yapılanmaların şematize edildiği, ABD, AB ve iç tepkilerin kontrol altında tutulması için yapılacakların, muhtemel tepkilerin ve tepkilere tedbirlerin neler olacağının yazıldığı 29.03.2004 14:59 tarihinde oluşturulan ve 24.05.2004 16:10 tarihinde son kez kaydedilen slayt olduğu ve ayışığı ve yakamoz.ppt isimli klasör ile benzerlik gösterdiği,


Eldiven.ppt isimli klasör içerisinde oluşum tarihi olarak 29.03.2004 , son kaydetme tarihi olarak 29.05.2004 olan ve 11 sayfadan ibaret slaytların olduğu,

Arşiv isimli klasör içerisinde çok sayıda klasör olduğu

Arşiv\006 Yök ve Üniversiteler\Dicle Üniversitesi klasörü içerisinde; MİT Rektör Fikri C. isimli, Yazan BIM, Şirket Kara Kuvvetler Komutanlığı, Oluşturma tarihi 11 Mayıs 2001 Cuma, 14:13 olan word dosyası içerisinde, “MİT Müsteşarlığı tarafından konuya ilişkin hazırlanan raporda Rektör Fikri C.’un yönetime başlamasıyla;”  ibaresiyle başlayıp, “Bunun yanı sıra  7. Kol.K.Yrdc. Tümg. Kurtuluş Ö.’ün eşi mikrobiyolog Ceyda Ö.’ün, Rektör F.C.’un eşi Doç. Dr. Naime C. ile yakın sosyal ilişkiler içerisinde olduğu ve anılanın tavassutu ile Yrdc.Doç. ünvanıyla üniversite kadrosuna alındığı yönünde yaygın söylentiler olduğu öğrenilmiştir.” ibaresiyle biten 2 sayfalık metnin olduğu,

Arşiv\006 Yök ve Üniversiteler\Yök ve Üniversiteler isimli klasör içerisinde; Dicle Üniv_Mektup 13-04-04 isimli, Yazan 75961165, En son Kaydeden Uz.Me.Ufuk Gürdeğin, Şirket bim oluşturma  tarihi 03 Haziran 2004 Perşembe, 16:14 olan word dosyası içerisinde, “Konu: Diyarbakır Dicle Üniversitesi’ndeki irticai ve bölücü faaliyetler.” başlıklı “Söz konusu mektup 20 Nisan 2004 gün ve İsth.:3590-62-04/İç İsth.Ş.(3) (160896) sayılı yazı ile değerlendirilmek üzere Gnkur.Bşk.lığına gönderilmiştir.” İbaresi ile biten Dicle üniversitesi rektörünün faaliyetlerinin anlatıldığı, 2 sayfalık metin olduğu görülmüştür.

Van YY Üniversitesi isimli, Yazan Kara Kuvvetler Komutanlığı, Şirket Kara Kuvvetler Komutanlığı oluşturma tarihi 06.06.2001 09:54 olan word dosyası içerisinde, “Van Yüzüncü Yıl (Y.Y) Üniversitesi 3 ncü Or.K.lığının, Van Yüzüncü Yıl (Y.Y) Üniversitesi hakkında, 06 Haziran 2001 tarihli yazısında özetle;” ibaresi ile başlayan ve “Rektör’ün 68 sol kuşağı fikirlerini benimsediği, sağ kesim ile mücadele ederken , çevresine sol görüşlü gibi görünen Bölücü/Kürtçü kesimi topladığının tespit edildiği  ifade edilmiştir.” ibaresi ile biten 1 sayfalık yazıda Van 100. Yıl üniversitesindeki faaliyetlerden bahsedildiği,

Arşiv\019 Siyasi Partiler\06 Belediyeler Arz isimli klasör içerisinde; İrticai  Faal.Tespit edilen belediye başkaları isimli,en son kaydeden: Zeki, son yazdırma tarihi 28.04.2000 “İrticai Faaliyetleri tesbit edilen Belediye Başkanları” Başlıklı 128 belediye başkanı hakkında ki iddiaları içeren Excel ortamında hazırlanmış   çizelgenin olduğu, RP 'nin gelecekteki stratejisi ve alınabilecek tedbirler isimli, yazan: kkk, en son kaydeden: kkk, şirket: K.K.K. oluşturulma tarihi: 18.12.1996 olan “K.K.K ve HV.K.K. İstihbarat Başkanlıkları, Rp’nin Gelecekteki Stratejisi ve Bu Konuda Alınabilecek Tedbirler başlığı altında Gizli ibareli hazırlanmış (16) sayfadan oluşan word dosyasının olduğu, 

Arşiv\019 Siyasi Partiler\Seçimler isimli klasör içerisinde; Lojman oy isimli, Yazan Zeki, En Son Kaydeden Zeki, Oluşturulma Tarihi 30.03.2004 14:03 olan word dosyası içerisinde, Ankara Oran, Çankaya, Çiğiltep ve Etimesgut’ ta bulunan Askeri Lojmanlarda kullanılan oyların partilere göre dağılımının ve “Lojman Bölgelerinde AKP ve CHP Oy Sayıları” isimli çizelgelerin bulunduğu,

Arşiv\019 Siyasi Partiler\Siyasi Partilere ilişkin Bilgiler\AKP'nin Beyin Takımı  isimli klasör içerisinde; Başbakan Recep Tayyip Erdoğan isimli, Yazan Bahçe, Şirket Kara Kuvvetler Komutanlığı, Oluşturma Tarihi, 21.04.2004 14.08 olan word dosyası içerisinde, “Başbakan Recep Tayyip Erdoğan, dış politikadan iç politikaya, ekonomiden iş dünyasıyla ilişkilere kadar tüm konularda atacağı adımları, danışmanları ile birlikte belirliyor” ibaresi ile başlayan ve Mücahid Arslan, Doç. Dr. Nabi Avcı,  Erol Olçak, Egemen Bağış, Prof. Dr. Ömer Dinçer, Ender Aras, Cüneyt Zapsu, Hüseyin Besli, Şaban Dişli ve Ömer Çelik hakkında kişisel bilgiler ile Başbakan ile olan ilişkileri hakkında bilgilerin olduğu 2 sayfalık yazının bulunduğu,

Arşiv\019 Siyasi Partiler\Siyasi Partilere ilişkin Bilgiler\AKP'nin Beyin Takımı isimli klasör içerisinde; Erdoğan-Gül Çekişmesi isimli, Yazan BİM, Şirket Kara Kuvvetler Komutanlığı, Oluşturulma Tarihi 30.06.2004 09.46 olan word dosyası içerisinde, “Abdullah Gül-R.Tayyip Erdoğan Çekişmesindeki Emareler” ibaresi ile başlayan ve “Haşim Kılıç: Anayasa Mahkemesi üyesi ve Başkan Vekilidir. Gül ile geçmişten beri çok yakın olduğu ve hemen her konuda görüş alış verişinde bulunduğu öğrenilmiştir.” İbaresi ile biten 2 sayfalık yazıda İdris Naim Şahin, Nurettin Canikli, Hayati Yazıcı, Prof. Dr. Ahmet Davutoğlu, Beşir Atalay, Fehmi K. ve Haşim K. hakkında bilgilerin bulunduğu,

Arşiv\019 Siyasi Partiler\Siyasi Partilere ilişkin Bilgiler\Saadet Partisi Broşürü isimli klasör içerisinde; Saadet Partisi Broşürü isimli, Yazan bim,  Şirket kkk,  Oluşturulma Tarihi 04.04.2005 10:39 olan Excel dosyası içerisinde, gizli ibareli “T.C. Kara Kuvvetleri Komutanlığı 1 nci Ordu komutanlığı Selimiye/İstanbul Kişiye Özel 18 Mart 2005 İsth: 35^0\ü0 -05/İsth.Ş.( 0&^ ) <^ KONtfy0 Dağıtılan Broşür Kara Kuvvetleri Komutanlıgına Ankara” ve “ Uğur Uzal Tümgeneral Kurmay Başkanı” ibareleri bulunan imzalı 2 sayfalık yazıda bu klasörün içerisinde bulunan 1 ve 2 nolu dosyalardaki broşür ile ilgili yazılmış yazının bulunduğu, 

Arşiv\023 Biyografik Bilgiler\Milletvekili bilgileri isimli klasör içerisinde; Milletvekili Biyografileri isimli, yazan. Alerdogan, en son kaydeden: Kara Kuvvetleri Komutanlığı, şirket: Kara Kuvvetleri Komutanlığı, oluşturulma tarihi: 14.04.2005 olan (3) sayfalık word belgesi içeriğinde bazı AKP milletvekillerinin biyografilerinin çıkartılarak, bazıları için tarikat bağlantılı olduklarına dair notların yazılı olduğu 

Arşiv\023 Biyografik Bilgiler\RTÜK Üyeleri Biyografileri Temmuz 2005 isimli klasör içerisinde; AKP RTÜK Üyeliği Aday Listesi isimli, yazan: Kara Kuvvetleri Komutanlığı, en son kaydeden:BIM, şirket: Kara Kuvvetleri Komutanlığı, oluşturulma tarihi:12.07.2005 olan (2) sayfalık Word sayfasında AKP ve CHP’nin RTÜK üyeliği aday listesinin olduğu ve listede bulunan bazı şahıslar hakkında bir takım tarikatlara üyeliği ve bağlantılı olduklarına dair bilgilerin bulunduğu, 

Arşiv\AKP eski Dönemsel Raporlar isimli klasör içerisinde; İrtica isimli, yazan: Kara Kuvvetleri Komutanlığı, en son kaydeden: Kara Kuvvetleri Komutanlığı, şirket: tsk, oluşturulma tarihi: 17.05.2004 olan Gizli ibareli  "Hükümetin Atatürkçülük Ve Cumhuriyetin Temel Nitelikleri Konusundaki Olumsuz Açıklama Ve Faaliyetleri - İrtica İle İlgili Hususların İncelenmesi” başlığı altında (2) sayfalık word belgesi olduğu,

Arşiv\AKP Genel Değerlendirmesi isimli klasör içerisinde; Hepsi Esas isimli, Yazan Casper, En Son Kaydeden Kara Kuvvetleri Komutanlığı, Şirket ea, Oluşturulma Tarihi 21.03.2003 16:49 olan Word dosyası içerisinde, gizli ibareli “22.12.2002 Olaylar Gelişmeler ve Değerlendirme 1.AKP ve seçimler hakkında genel bilgi:” ibaresi ile başlayan ve “03.01.2003 İrticai Faaliyetler Değerlendirmesi (03 Kasım 2002-03 Ocak 2003)”, “09.01.2003 Durum Değerlendirmesi (03 Ocak 2003-09 Ocak 2003)”, “16.01.2003 Durum Değerlendirmesi(10 Ocak 2003-16 Ocak 2003)”, “16.01.2003Durum Değerlendirmesi(10 Ocak 2003-16 Ocak 2003)”, “23.01.2003 Durum Değerlendirmesi (17 Ocak 2003-23 Ocak 2003)”, “Durum Değerlendirmesi (24 Ocak 2003-30 Ocak 2003)”, “Durum Değerlendirmesi (31 Ocak 2003-20 Şubat 2003)”, “Durum Değerlendirmesi (21 Şubat-07 Mart 2003)”, “Durum Değerlendirmesi  (08-14 Mart 2003)”, “Durum Değerlendirmesi (15-21 Mart 2003)”, “Durum Değerlendirmesi (21-28 Mart 2003) “, “Durum Değerlendirmesi (29 Mart-06 Nisan 2003)”, “Durum Değerlendirmesi (07 Mart-10 Nisan 2003)”, “Durum Değerlendirmesi (11-17 Nisan 2003)”, “Durum Değerlendirmesi (18-24 Nisan 2003)”, “Durum Değerlendirmesi (02-08 Mayıs 2003)” ve “Değerlendirme: AKP’nin, icraatlarına karşı kamuoyunda olaşan tepkileri, yumuşak, geri adımı çağrıştıran, narkoz etkisi yapan ifadelerle karşılayarak, ortamın yumuşamasını ve gerilimin azalmasını sağladığı, sonra da bildiğini yapmaya çalıştığı, diğer taraftan da, basına sızdırdıkları veya açıklamalarının satır aralarındaki ifadelerle de;  cumhuriyetin kurumları, değerleri, laik kesim ve askerle inatlaştığı, AKP’nin bundan maksadının, tabanını diri tutmak,  Silahlı Kuvvetlerin tepkisini ölçmek olduğu değerlendirilmektedir. Ekler: Ek-A : (Milli Eğitim Bakanlığı Yasa Değişiklik Metni) Ek-B : (Atama Çizelgesi)  Ek-C : (TSK Aleyhinde Basında Yer Alan Yazıların Analizi)  ibaresi ile biten 76 sayfalık belirli periyotlarla yapıldığı belirtilen hükümetin icraatları hakkında eleştirisel değerlendirmelerin bulunduğu,

Arşiv\AKP'nin Beyin Takımı------ isimli klasörü içerisinde; AKP tarikatçı milletvekilleri isimli, Yazan BİM, Şirket Kara Kuvvetleri Komutanlığı, oluşturma tarihi 16.10.2002 11.41 olan Excel dosyası içerisinde,  AKP’li 366 milletvekilinin isimleri, seçilmiş oldukları iller, özgeçmişleri, özel durumları ve bağlantılı oldukları Türkiye’deki cemaat ve tarikatlarla olan ilişkilerinin anlatıldığı çizelgenin bulunduğu,

Arşiv\AKP'nin Beyin Takımı------ isimli klasörü içerisinde; Ulusalcılar isimli, Yazan zBahce, En Son Kaydeden Admin, Şirket Kara Kuvvetleri Komutanlığı, Oluşturulma Tarihi 13.02.2004 16:29, Son Kaydetme Tarihi 23.02.2007 20:35 olan Excel dosyası içerisinde, “Adı Soyadı, Mesleği, Görevi” ibareleri altında Çeşitli Kurum ve Kuruluşlarından emekli olan ve halen çalıştığı belirtilen, Orgeneral, Oramiral, Korgeneral, Koramiral, Tuğamiral, Tümgeneral, Tuğgeneral, Albay, Yarbay, Binbaşı, Yüzbaşı, Üsteğmen, Akademisyen, Diplomat, Doktor, Emekli Subay, Gazeteci, Hukukçu, İş Adamı, Mali Müşavir, Sanatçı, Sendikacı, Siyasetçi, Yayıncı, Yazar, Yönetici ve diğer 2112 kişilik isim listesinin bulunduğu,

Arşiv isimli klasör içerisinde; Şirketler emri arz kartı isimli, Yazan Kara Kuvvetleri Komutanlığı, Şirket Kara Kuvvetleri Komutanlığı oluşturma tarihi 24.04.2002 12.31 olan word dosyası içerisinde, “24.04.2002 İrticayla İlişkili Ticari Kuruluşlar1.  Genkur.Bşk.lığı 06 Mayıs 1997  tarihinde; irticanın amacı, faaliyetleri, kaynakları ve mücadele esaslarını içeren   “Batı Harekat Konsepti” emrini yayımlamıştır. Söz konusu emrin, 2 nci Mad. ad. fıkrasında; “İrticai trende ivme kazandıran Kombassan, İhlas, Asya, Ülker, Yimpaş, Beğendik vb. gibi holding ve finans kuruluşları ile büyük küçük bütün irticai ticari organların faaliyetleri dikkatle izlenecek bu kuruluşların askeri ihalelere girmesi, Ordu Pazarları, Ordu Evleri, Askeri Gazinolar ve Askeri Personelin bu merkezlerden alışveriş yapmaları önlenecektir.“ ifadesi yer almaktadır. İbaresi ile başlayan ve “5.K.K.K.lığı tarafından 21 Ocak 2002 tarihide, Genkur. Bşk.lığının 06 Mayıs 1997 tarihli “Batı Harekat Konsepti” emri ile 20 Haziran 1997 tarihli “İslami Grupların Sermaye Sektörüne Yönelik Faaliyetleri” emrinin yeniden değerlendirilerek güncelleştirilmesi teklif edilmiştir.”  İbaresi ile biten 1 sayfalık yazının bulunduğu,

6 No’lu CD: 

23 Aralık 2003 Tarihinde Mustafa Balbay ile Yapılan Görüşme Metni başlıklı bazı sayfaların sol alt kısmında Gizli ibaresi bulunan ve 22. sayfada Bilgi Notu başlıklı AKP hükümeti aleyhinde yapılan 23 sayfalık ropörtaj olduğu belirtilen yazı 

a- 2: 23 12 2003 balbay /Balbay2 isimli video görüntü dosyası olduğu,

b) ergpoyraz isimli klasör içerisinde; 26,09,2003,11dak, 26,09,2003.25dak, 26,09,2003.28dak, 26,09,2003.118dak, k1, k2 74 dk ve k3 isimli 7 adet ses dosyası ve son kayıt_Neo01.tmp isimli dosyanın bulunduğu,

c)Gladıo Sanatçıları isimli Word dosyası içerisinde Şeklinde 16 sayfalık yazının bulunduğu,

d)İp_Türk ve Kürd isimli pdf dosyasının soruşturma kapsamında daha önceki tarihlerde tutuklanan Doğu Perinçek, Tuncay Güney ve Ümit Oğuztan’dan da elde edildiği Şeklinde 7 sayfalık yazının bulunduğu,

f) Jitemci ve mitçi gazeteciler isimli Word dosyası Şeklinde 6 sayfalık yazının bulunduğu, 

g) Mit medya isimli Word dosyasında soruşturma kapsamında daha önceki tarihlerde tutuklanan Veli Küçük, Ümit Oğuztan ve Hikmet Çiçek’ den de elde edilen Mit&Medya dokümanı olduğu,

h)Mustafa Balbay ile yapılan görüşme metni isimli Word dosyası içerisinde 23 sayfalık yazının bulunduğu,

i) Mustafa Balbay_2 isimli Word dosyası içerisinde Şeklinde 7 sayfalık yazının bulunduğu,

j) Özel güvenlik şirketi isimli Word dosyasının soruşturma kapsamında önceki tarihlerde tutuklanan Veli Küçük ve Ümit Oğuztan’ dan da elde edilen Özel Güvenlik Şirketi dokümanı olduğu, 

k) Security A.Ş. isimli Word dosyasının soruşturma kapsamında önceki tarihlere tutuklanan Ümit Oğuztan isimli şahıstan da elde edildiği,

l) Şirket ve Köstebekler-2 isimli Word dosyasının soruşturma kapsamında önceki tarihlerde tutuklanan M.Zekeriya Öztürk, Veli Küçük ve Ümit Oğuztan isimli şahıslardan da elde edildiği Şeklinde 100 sayfalık yazının bulunduğu,

m) Türk ve Kürdü Birlikte Örgütleme tasarımı isimli Word dosyasının soruşturma kapsamında önceki tarihlerde tutuklanan Doğu Perinçek, Ümit Oğuztan ve Tuncay Güney isimli şahıslardan da elde edildiği Şeklinde 8 sayfalık yazının bulunduğu,

n) Ulusal gençlik isimli Word dosyasının soruşturma kapsamında önceki tarihlerde tutuklanan Veli Küçük, Ümit Oğuztan, Doğu Perinçek, Tuncay Güney ve Bilim-Ütopya Dergisinden de elde edildiği,

o) Ulusal Medya isimli Word dosyasının soruşturma kapsamında önceki tarihlerde tutuklanan Veli Küçük, Ümit Oğuztan, Doğu Perinçek, Tuncay Güney ve Adnan Akfırat’tan da elde edildiği Şeklinde 15 sayfalık yazını bulunduğu

p) USİAD isimli Word dosyasının soruşturma kapsamında önceki tarihlerde tutuklanan Ümit Oğuztan ve İşçi Partisi İl Örgütünden de elde edildiği

20 Nolu CD: 

Üzerinde Lütfen başkalarının izlemesini sağlayınız CD 1 ibaresi bulunan Fetullah G. aleyhine hazırlanmış Dinler arası diyalog konusu ile ilgili propaganda görüntülerinin olduğu,

21 Nolu CD: 

Üzerinde Lütfen başkalarının izlemesini sağlayınız CD 1 ibaresi bulunan Fetullah G. aleyhine hazırlanmış Dinler arası diyalog konusu ile ilgili propaganda görüntülerinin olduğu.

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’un 02.07.2008 günü Ankara Çankaya Çukurambar Mahallesi 42. Cadde Çağlayan Sitesi No:23/23 sayılı adresinde girişe göre solda bulunan yatak odasının bitişiğinde bulunan küçük odadaki elbise dolabı içerisinde elde edilen 1’den 25’e kadar numaralandırılan CD ve DVD’lerin yapılan incelemesinde; 


1 Nolu CD:

İçerisinde 56 adet Şehit cenaze töreninden çekilmiş video dosyasının bulunduğu bu dosyalardan AVSEQ49 isimli dosyada cenaze törenine katılanların “Hükümet Uyuma Mehmetçiğe Sahip Çık” şeklinde sloganlar attığı

23 Nolu DVD:


a) Konferanslar_12.07.2006/ AB/AB 26.06.2005 isimli sunu içerisinde Türkiyenin Avrupa Birliğine girmesi konusu ile ilgili Avrupa Birliğinin eleştiren sununun bulunduğu

b) 1:Konferanslar_12.07.2006\Bölücülük/ Bölücülük isimli sunu içerisinde Hizmete Özel ibareli Kürt bölücülüğü ile ilgili sununun bulunduğu



2:Konferanslar_12.07.2006\Bölücülük/ Türkiye isimli Word dosyası içerisinde Türkiye’deki Etniklik ve Etnik Gruplar başlıklı 43 sayfalık yazının bulunduğu

c) konferanslar_12.07.2006\Ermeni Sorunu/Ermeni Sorunu 1A isimli sunu içerisinde sözde Ermeni Soykırımı ile ilgili sununu bulunduğu


d)   1:Konferanslar_12.07.2006\İrtica/Irtıca_Son isimli video dosyası içerisinde son yıllarda Türkiye de ortaya çıkan Dini Motifli terör örgütleri görüntülerinin bulunduğu


       2:Konferanslar_12.07.2006\İrtica/İrticai Faaliyetler Bilgilendirme isimli sunu dosyası içerisinde Jandarma amblemli, Türkiye deki Dini motifli terör örgütleri, Radikal Dini Gruplar Dini Akımlar ve Tarikatlar hakkında bilgilerin verildiği ve Jandarma Bölge Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü ibaresi ile biten sununun olduğu


       3-Konferanslar_12.07.2006\İrtica/Metin isimli 15 sayfalık Word dosyası içerisinde Gizli ibareli Türkiye deki Dini motifli terör örgütleri, Radikal Dini Gruplar Dini Akımlar ve Tarikatlar hakkında bilgilerin bulunduğu



       e) Konferanslar_12.07.2006\Kıbrıs Sorunu/ Kıbrıs Sorunu(Ayrıntılı) isimli sunu dosyası içerisinde Bursa Jandarma Bölge Komutanlığı amblemli Kıbrıs ile ilgili bilgilerin bulunduğu ,


        2. Konferanslar_12.07.2006\Kıbrıs Sorunu/ Kıbrıs Sorunu(genel) isimli sunu dosyası içerisinde Kıbrıs ile ilgili bilgilerin bulunduğu

 f)  1:Konferanslar_12.07.2006\Misyonerlik/Metin isimli 16 sayfalık Word dosyası içerisinde Misyonerlik ile ilgili bilgilerin bulunduğu


       2:Konferanslar_12.07.2006\Misyonerlik/Misyonerlik isimli sunu dosyası içerisinde Misyonerlik Faaliyetleri ile ilgili bilgilerin bulunduğu

 g)  1:Konferanslar_12.07.2006\Patrikhane/Metin isimli 18 sayfalık Word dosyası içerisinde Fener Rum Patrikhanesi ile ilgili bilgilerin bulunduğu

          2:Konferanslar_12.07.2006\Patrikhane/Patrikhane-Pontus-Yunan isimli sunu dosyası içerisinde Fener Rum Patrnikhanesi ve faaliyetleri ilgili bilgilerin bulunduğu 

h)     Konferanslar_12.07.2006\Türk Dili Ve Kültürel Yozlaşma/Türk Dili Ve Kültürel Yozlaşma isimli sunu dosyası içerisinde Türk Dili ve Kültürünün yozlaşması ile ilgili bilgilerin bulunduğu

ı)Konferanslar_12.07.2006\Yunan Sorunu/Yunan Sorunu (Kıbrıs-Ege-Patrikhane-R.okulu) isimli sunu dosyası içerisinde Ege ve Yunanistan ile ilgili bilgilerin bulunduğu

24 Nolu DVD :

Atatürk hakkında kısa kısa video görüntüleri, Atatürk’ün fotoğrafları, askeri görüntüler ve kısa kısa videoların bulunduğu

25 Nolu DVD : 

Atatürk hakkında kısa kısa vido görüntüleri, çeşitli konularda gazete küpürleri ile Kayıt/123 dosyası içerisinde Anıl Ç. ve şüpheliler Sinan Aydın Aygün, Erol Mütercimler ve Yeniçağ Gazetesi ve çok sayıda kişinin e-mail adreslerinin bulunduğu, 

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’un Ankara ili Çankaya ilçesi birlik mahallesi 448. Cadde no:119/4-5 sayılı adres de birleştirilmiş dairelerden 4 Nolu dairenin banyo olan ve depo olarak kullanılan kısımdaki kolilerin aranması sırasında 1 den 24’e kadar numaralandırılmış CD lerden

7 Nolu CD
: 

“Refik Ali Uçarcı ile Görüşme 19.12.2002 CD–4” isimli bir CD olduğu,

İçinde “uçarcı–4” isimli bir dosya bulunduğu, dosyada iki şahsın görüşmesinin Gizli kamerayla kaydedildiği 44 dakikalık bir görüntü olduğu, görüşmenin yaklaşık olarak ilk 28 dakikasında bir şahsın göründüğü, kalan kısmının farklı bir açıdan gizli kameraya alındığı, ilk başta görünmeyen diğer şahsın askeri üniformalı bir şahıs olduğu ve diğer şahsında göründüğü 

8 Nolu CD
: 

“Refik Ali Uçarcı İle Görüşme 19.12.2002 CD–4” isimli bir CD olduğu,

İçinde “uçarcı–5” isimli bir dosya bulunduğu, bu dosyada 7 no’lu cd’ de belirtilen aynı iki şahsın görüşmesinin gizli kamerayla kaydedildiği 57 dakikalık bir görüntü olduğu 

9 Nolu CD
: 

“Refik Ali Uçarcı İle Görüşme 19.12.2002 CD–3” isimli bir CD olduğu,

İçinde “uçarcı–3” isimli bir dosya bulunduğu, bu dosyada 7 nolu CD’ de belirtilen aynı iki şahsın görüşmesinin gizli kamerayla kaydedildiği 44 dakikalık bir görüntü olduğu 

10 Nolu CD
: 

“Refik Ali Uçarcı İle Görüşme 19.12.2002 CD–2” isimli bir CD olduğu,

İçinde “uçarcı–2” isimli bir dosya bulunduğu, bu dosyada 7 nolu CD’ de belirtilen aynı iki şahsın görüşmesinin gizli kamerayla kaydedildiği 54 dakikalık bir görüntü olduğu 

11 Nolu CD
: 

“Refik Ali Uçarcı İle Görüşme 19.12.2002 CD–1” isimli bir CD olduğu,

İçinde “uçarcı–1” isimli bir dosya bulunduğu, Bu dosyada 7 nolu cd’ de belirtilen aynı iki şahsın görüşmesinin gizli kamerayla çekim görüntülerinin bulunduğu,

Doküman İncelemeleri

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’un Ankara ili Çankaya ilçesi Birlik Mah.448. Cadde No:119/4-5 sayılı adresinde elde edilen doküman ve ajandaların yapılan incelenmesinde;

“Sağduyusu güçlü, Vatanına ve Devletine her zaman, her şartta sahip çıkan Yüce Türk Milleti! ” İbaresi ile başlayan ve “AKP iktidarında istihdam üzerinden alınan vergiler, sosyal güvenlik kesintileri üzerinden herhangi bir indirim yapılmamış, ancak varlıklı kesimi doğrudan ilgilendiren kurumlar vergisi oranları düşürülmüştür.” ibaresi ile biten doküman olduğu,

İşyeri Arama ve El Koyma Tutanağının 16, 17, 18, 19. sıralarında yazılı olan dokümanların içeriğinde; 

İlk sayfasında MKE logolu not kâğıdı üzerine Turgay Ciner’in telefon numaralarının not alındığı, devamında birçok mail hesabının ve giriş kodlarının not alındığı, devamında Kurmay Albay Namık K. ve Albay Okan T. ve Atanur A. isimli kişilerin telefon numaralarının not alındığı, son kısımda ise özel işlerle ilgili notların alındığı el yazısı dokümanlar olduğu,

İki(2) sayfadan ibaret “ The Newyork Times “ ile başlayan, üzerinde harita ve tabanca resmi olan doküman (Tutanak-Madde-6);

Newyork Times gazetesinde Osmanlı İmparatorluğu üzerine yapılan bir analizi içerin İngilizce doküman olduğu ve bir Osmanlı Haritası ile bir tabanca resminin de dokümanın sonunda bulunduğu, 

“Başkanım..” ibaresiyle başlayan ve “ …saygılarımla.”  ibaresiyle biten (2) sayfa el yazısı doküman

Başkanım şeklinde bir hitap ile başlayan, içeriğinde,“Bugün Emin Beyle birlikteydik. Yapılan görüşme neticesindeki notları gönderiyorum. Emin Beyin düşüncesi olarak, 1-MHP Devlet Beyle bu işin yürümeyeceği, başına Ramiz Beyin gelmesi, geldiği takdirde onlarda bir grup siyasilerin Ramiz Beyin yanında olacağı, 2- Bu olmazsa Emin Bey ve arkadaşlarının yeni bir oluşum yapacakları, bir parti kuracakları, hazine yardımından faydalanacaklarını söylediler. Bunun bu yaz acilen olması gerektiğini vurguladılar. Çünkü CHP meclise parti olarak bir yasa teklifi vermişler. Ekim’de çıkacakmış, bu yasayı da Tayip destekliyor. Yani partilerden kopan milletvekillerinin ayrı bir parti kurması ve hazine yardımından faydalanmasını önlemek için. Bilgilerinize arz ederim. Saygılarımla.” şeklinde el yazısı doküman olduğu görülmüş,  

Bir adet Kürşat Altay tarafından Atilla Uğur’a gönderilmiş beyaz zarf içerisinde “Sevgili Kardeşim..” ibaresiyle başlayan, “ ... Kürşat Eren.2 ibaresiyle biten (1) sayfalık mektup olduğu, Zarf üzerinde gönderen kısmında Kürşat Altay isimi yazılı olan, alıcı kısmında Hasan Atilla Uğur’un ismi olan ve içeriğinde,


“Bu vatan için gerekirse yeniden “Kurtuluş Savaşı” vermek, canlarımızı feda etmek elbette hepimizin görevi. Fakat olayların gelişmesini örgütleyenlerin ne yazık ki şahsi çıkarlarını ön planda tutuklarını görmek beni derinden üzüyor. Üstelik bu gizli ve menfaate dayalı ilişkilerde sizler gibi devleti ve milleti için gözünü budaktan esirgemeyen arkadaşlarımın üstün meziyet ve hissiyatını da kullanıldığı duygusuna kapılmaktan kendimi alamıyorum. Bizler elbette senin iş bitiriciliğini ve becerikliliğini biliyoruz… Sana gönderdiğim mektupta “tampon kullanmakta çok usta olan” bazı kesimlerdin bahsetmiştim. Bu kesimler karşısında dikkatli olmanız ve tedbir almanız konusunda uyarmaya çalışmıştım… Şu anda görmekte olduğum şeyler beni dehşete düşürdü…

“Mevcut yapılanma fark edilir ve dağıtılırsa, mücadelenin kesintiye uğramadan devam edebilmesi için yapılması gereken “idhar“ konusunu kimler biliyor. Bu idharın asılında ağustos sonrası göreve gelecek olan Org. Büyükanıt ve jandarmanın başına geçmesi beklenen Türkeri’nin ekiplerinden oluşturulmuş olabileceği düşünülüyor mu? Tampon kullanmakta usta olanlar bunları becerebilecek deneyime ve güce sahiptir. Aklı kendisine susup oturmayı emreden Özkök ve ABD, AB ve Alon Liel vasıtasıyla İsrail’den aldıkları direktifleri yürüyen bir hükümete karşı yürüttüğünüz faaliyetlerin bu insanlar eliyle deşifre edileceği aklınıza gelememiş olabilir. Mertliğiniz bu tür hainlikleri düşünmekten alıkoyabilir. Ben bugün görüyorum ki ABD’ye uşaklık eden Büyükanıt ve sizin gündüzünüzü gecenize katarak belli bir seviyeye getirdiğiniz ekip ve çalışmalarınızın başına geçerek riski size yıkıp, kaymağını yeme isteyen Org. Türkeri inceden inceye harekete geçmiş görünüyor. İçinizdeki uzantıları vasıtasıyla her şeyden haberdar oluyorlar. Aralık ayından başlatılacak Org. Özkök sonrası hazırlık palanları için Ağustosu beklemekten başka yapacakları bir şey kalmadığını söylüyorlar…”

“…Sizlerin 3 Mart programı, Yerel Seçimlere yönelik çalışmalarınız ve Kıbrıs Referandumu konusunda her türlü riski göze alarak yaptığınız çalışmaları, kusura bakmayın ama aptalca buluyorlar… Öngörüsü olmayanın geleceğe hükmetme hakkı yoktur, diyorlar. Sevgili kardeşim… Bunlara göre asıl çıkış AB’nin tarih vermemesi üzerine Aralık ayında yapılması gerekiyor. Aralık öncesinde düşük yoğunluklu fırtınalar çıkartıp, sonucunda doğan küçük başarılarla avunmanın beceriksizlikten başka bir şey olmadığını ve bu beceriksizlerin istirahata yollanmasıyla aynı zamanda ABD ve AB nezdinde demokrat ve çağdaş dünyayla entegre olabilecek bir vizyona sahip olduklarını gösterecekler. Sizin hazır hale getirdiğiniz “ sağduyu“nun sesinden yararlanarak, sizin emekleriniz üzerinden amaçlarına ulaşacaklardır. Sevgili Kardeşim. Senin orada bir sene daha kalıyor olman bence önemli. Sen ne yapacağını bilirsin.  Kürşat Eren” şeklinde son bulan mektup olduğu görülmüş, 

(6) sayfa üzerinde “Sema Savunma Sistemleri Tic. AŞ.” Yazılı kapak bulunan, “ Gerçek Gelecek…2 ibaresiyle başlayan, “…nükleer silahları risk altında.” İle biten notun Bahse konu dokümanın ikinci, üçüncü, dördüncü, beşinci ve altıncı sayfaları incelendiğinde; 

“Yayınlarımız etkisini gösteriyor 

AKP’nin 10 milyar dolarlık Gıda Bankacılığı rezaleti, Selahattin ÖNKİBAR

Zorlu 500 milyon doları çukurdan çıkardı.

IMG’nin MB ile röportajı, Paksüt’ün eşi yanımda çalıştı.

İlker Başbuğ’un Mescid-i Aksa’da dua ederken fotoğrafı çıktı.

Bşbkn Tuzlaya gitti, sizi yakarım dedi.

H.Kılıç İbda-c yazarı diye söylenti çıktı. H. Kılıç’a yapılan yargısız infazı protesto ediyorum, her ne kadar görüşlerini benimsemesem de…

Taraf Gazetesini Gn. Kur. Türkiyeyi biçimlendirme iddiaları, Yargıçlar Ordu çizgisine çekilecek,

Gen. Kur.ın bilgisayarlarına bile ulaşabilecek bir cemaat var Türkiye’ de.

AKP Büyükanıt’ın görev süresini uzatarak Başbuğ’u tasfiye etmek istedi.

Bşbkn İsrail tarafından üstün cesaret ödülü ile ödüllendirildi.

İlker B.’un Gn. Kur. Bşk.lığını önleyecekler.

AKP kapatılıp siyasi yasak gelince İlker B.’un kararnamesi tartışmaya açılacak.

AKP’nin savunmasındaki çelişki, hastanede çekilen fotoğraf.

Havelsan’daki mühendis ölümü, Türkiye’de ılımlı İslam rejim değişikliğinde ABD’nin İncirlikteki nükleer silahları risk altında.” Şeklinde alınmış notlardan oluştuğu,

“Emin Şirin, İstanbul Milletvekili…” ile başlayıp “Emin Şirin, İstanbul Milletvekili.” İle biten mektup;

Şüpheli Emin Şirin tarafından İlhan Kesici’ye yazılan mektup metni olan doküman içeriğinde şüpheli Emin Şirin ve İlhan Kesici’nin meclisten koparacakları bir grupla dışarıdan destek verecek bir grupla birlikte hazine yardımından faydalanacak şekilde bir parti ve meclis içinde grup kurma çalışmalarının anlatıldığı, arka sayfasında ise aynı içerikli el yazısı doküman bulunduğu görülmüş,

(11) sayfadan oluşan “Onbinlerce üründe KDV bizden..2 yazısı uile başlayan, “…hss that we clearly understand each other.” yazısı ile biten dokümanlar;

İçeriğinde çeşitli alışveriş siteleri ve kişilerle yapılan elektronik posta içeriklerinin dökümlerini bulunduğu, tespit edilmiştir.

Mavi beyaz renkli dosyaya takılı vaziyette 117 sayfadan ibaret Necip Hablemitoğlu’nun Köstebek isimli kitabının bilgisayar çıktısı;

Köstebek isimli Necip Hablemitoğlu tarafından yazılan kitabın bilgisayar çıktısı olarak alınmış dökümünden ibaret olduğu,

3-Güvenlik Şirketi ile ilgili ibaresi ile başlayan belge içeriğinde:
El yazması “Denizaltı konusunda malum şahıslarla çalışılacak mı? Bize göre çalışılmalı ancak bunun tarzını belirlemeli sen hiç karışmamalısın. Her türlü bilgi bizim ekip vasıtası ile gelmeli. Dr Ali Dabak’ın en yakınındaki adam Mahdi Bey gelip girmiş ne yapacak Zajjad” şeklinde ibarelerin bulunduğu, tespit edilmiştir.

 
Koruma Polislerde çözülecek ibaresi ile başlayan belge içeriğinde:


El yazması “Koruma polislerinden çözülme var sadece maaş alıyorlar…başka görev almıyorlar bu yüzden sıkıntılılar Emrenin polisi kız sıkıntılı Başklıkta birileri var Yoger Ruben’e yatırım devam etmelidir. Yahudi basınında bu işin çok iyi anlatılması gerekir Hamas hadisesinin kaşınması lazım. Ha…gidildi halen…(200 milyon euro var) Kral TV yi Akın İpek e verilecek bazı insanlar girmeyin diyorlar” şeklinde ibarelerin bulunduğu belge olduğu, tespit edilmiştir.
Dijital İncelemeler

Örgütün Temel Dokümanları

Hasan Atilla Uğur’dan ele geçirilen Plm_Start marka, 320611080054 seri numaralı 6 Nolu CD ve Plm Start  marka, 320611080054 seri numaralı 5 Nolu CD’ler içerisinde “ajan sanatçılar.doc”, “Bilderberg Çetesi.doc”, “Dergi Proje Analiz.doc”, “Devletin Yeniden Yapılanması.pdf”, “Dinamik_Anti Tez.Pdf”, “ergenekon Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme.pdf”, “Ermeni Dosyası.doc”, “Fabrikatör.doc”, “Gladıo Sanatçıları.doc”, “İp_Türk ve Kürd.pdf”, “jitemci ve mitçi gazeteciler.doc”, “mit medya.doc”, “Oluşum.pdf”, “Örtülü Faaliyetler Çevik Bir.doc”, “özel güvenlik şirketi.doc”, “panzehir.doc”, “security AŞ.doc”, “Şirket ve Köstebekler-2.doc”, “Türk ve Kürdü Birlikte Örgütleme tasarımı.doc”, “Tv Analiz Proje.doc”, “ulusal gençlik.doc”, “Ulusal Medya.doc” ve “USİAD.doc” isimli dokümanların bulunduğu, tespit edilmiştir.

Üniversite Yapılanması

5 numaralı CD içerisinde;

“Dicle Üniversitesi111.doc” ve “MİT Rektör Fikri C..doc” isimli MSword dosyaları olduğu, içeriklerinde Dicle Üniversitesi’ndeki 2001 yılı rektör adayı seçimlerinde eski Rektör Tbp.Kd.Alb. Prf.Dr. Mehmet Ö.’ın irticai ve bölücü kesimlerin desteği ile en çok oyu aldığı, Prof. Dr. Fikri C.’un ise eski yönetime muhaliflerin ve bölücülerin oylarını alarak ikinci seçildiği, YÖK’ün Mehmet Ö.’ı önermesine rağmen Cumhurbaşkanının Fikri C.’u Rektör olarak atadığı, OHAL Bölge Valiliği ve Genelkurmay’ın MİT’in yaptığı araştırma sonucu Rektör’ün uygulamalarının bölücülüğü geliştirmesine zemin hazırladığı belirtilmiş, Genelkurmay Başkanlığınca YÖK’ün uyarıldığı ve Fikri C.’un görevden alındığına dair bilgiler olduğu ve bu konularla ilgili MİT raporu olduğu, tespit edilmiştir.

Sivil Toplum Örgütleri Yapılanması 

5 numaralı CD içerisinde;

“sendikaların incelenmesi.ppt” isimli PowerPoint dosyası içerisinde, Türkiye’deki sendikaların temel dinamikleri ile tanımlandığı  ve Sendika ve Konfederasyonları; Hükümet karşıtı, yönlendirilebilir, Hükümet yanlısı ve eylemlilik, ulusal menfaatlere ilgi, dış bağlantı, mali güç, yolsuzluk, sol, sağ, dinci, yönetici zafiyeti, şeklinde sınıflandırıldığı ve bazı sendikaları “kritik bir sendika” olarak nitelendirdiği, tespit edilmiştir.

Siyaset Dünyasına Yön Verilmesi

5 numaralı CD içerisinde;

“06 2002 Milletvekili Seçimleri değer” klasöründe 13 adet muhtelif dosyalar bulunduğu, içeriklerinde 2002 dönemine ait Siyasi partilerin genel seçimlerde aldıkları oy oranları, milletvekilleri ve diğer konularda istatistiki verilerin yer aldığı, tespit edilmiştir.

“06 Belediyeler Arz” klasöründe 8 adet muhtelif dosyalar bulunduğu, içeriklerinde çeşitli dönemlere ait yerel şeçimlerde Siyasi partilerin almış oldukları Belediye Başkanlıkları ve Belediye Başkanlarının isim listelerinin olduğu, istatistiki bir şekilde hazırlandığı, ayrıca Belediyelerdeki yolsuzluk faaliyetleri ile ilgili rapor olduğu, yine belediyelerde irticai faaliyetleri tespit edilen Belediye Başkanlarının isimlerinin çizelge halinde yazılarak “Süleymancı, İrticai düşünce yapısına sahip, Milli Görüş, Nakşibendi, Bilinmiyor” gibi ibarelerin olduğu ve liste şeklinde hazırlandığı, tespit edilmiştir.

“RP ve FP” klasöründe 2 adet alt klasör ve 2 adet dosyaların olduğu, Refah Partisi ve Fazilet Partisi hakkında seçimlerle ilgili istatistiki bilgilerin ve değerlendirmelerin olduğu, “RP'nin gelecekteki stratejisi ve alınabilecek tedbirler.doc” isimli 16 sayfalık ve “Gizli” ibaresi bulunan dosyada K.K.K’lığı ve Hv.K.K.’lığı İstihbarat Başkanlıklarının ‘RP’nin Gelecekteki Stratejisi ve Bu Konuda Alınabilecek Tedbirler’ başlığı altında bir rapor hazırlandığı, Siyasal İslam ile ilgili bilgilerin verildiği ve bir dizi önlem alınması ile ilgili durum değerlendirmelerinin bulunduğu, bunlar arasında İslami sermayenin oluşturulmasına engel olunması, irticaya destek veren Vali ve Kaymakamların devlet kadrolarından uzaklaştırılması gibi konuların bulunduğu, tespit edilmiştir.

“Seçimler” klasöründe muhtelif dosyalar bulunduğu, bu dosyaların içeriklerinde değişik dönemlere ait genel ve yerel seçimlerle ilgili istatistiki verilerin ve raporların çizelgeler halinde yazılmış olduğu, ayrıca “Lojman1 oy.doc”, “Lojman oy.doc”, “Lojman1 oY.ppt” ve “Lojman oY.ppt” isimli dosyalarda “Etimesgut bölgesindeki K.K.K’lığı, Hv.K.K.’lığı, Başkent Üniversitesi personeline ait lojmanlarda” ve “İzmir Garnizonunda lojmanların bulunduğu bölgelerde” kullanılan oy oranlarının partilere göre dağılımını gösterir çizelgeler olduğu, “Seçimler Asker adayla 2033.xls” isimli excel dosyasında ise TSK ve K.K.K’lığı kökenli milletvekilleri başlıkları altında emekli olan askeri personelin hangi partilerde aday olduğunu gösterir çizelge halinde tabloların olduğu, tespit edilmiştir.

“Arşiv\019 Siyasi Partiler” klasöründe “Siyasi partiler-Seçimler-Tarikat bağ.xls” isimli excel dosyası olduğu, içeriğinde ise 5 adet çalışma sayfası bulunduğu bu dosyalarda mevcut siyasi partilerin isimlerinin çizelge halinde yazıldığı ve milletvekili sayılarının belirtildiği, partiler içerisindeki yapılanma ile ilgili “Nakşi, Kadiri, Adıyaman, Fettullahcılar, Yeniaysa grubu, Süleymancılar” şeklinde tanımlamaların bulunduğu ve kişi isimlerinin de yazılarak parti içindeki konumlarının belirtildiği, tespit edilmiştir.

“Arşiv\019 Siyasi Partiler\RP FP\FP Kongresi” klasöründe “Gizli” ibareli “FP 1 nci olağan Kongresi.doc” isimli MSword dosyası olduğu, Fazilet partisinin 14 Mayıs 2000 tarihinde yapılan 1.Büyük Olağan Kongresinin Değerlendirme Raporu olduğu, tespit edilmiştir.

“Arşiv\019 Siyasi Partiler\RP FP” klasöründe “RP'nin gelecekteki stratejisi ve alınabilecek tedbirler.doc” isimli MSword dosyasında, “K.K.K’lığı ve Hv.K.K.’lığı İstihbarat Başkanlıkları RP’nin Gelecekteki Stratejisi ve Bu Konuda Alınabilecek Tedbirler” başlıklı rapor olduğu, RP ve siyasal islamla ilgili bilgilerin yer aldığı, partiye yönelik izlenecek strateji hakkında bilgiler verildiği bu doğrultuda tedbirlerin zamanında alınabilmesi için oluşturulan BÇG (Batı Çalışma Grubu) nun çalışmaları ve rapor sisteminin aynen devam ettirilmesi, askeri okullara girişte araştırmaların en ince detayına kadar yapılması, İslami sermayenin oluşturulmasına engel olunması gibi bir çok konunun yer aldığı, tespit edilmiştir.

“Arşiv\019 Siyasi Partiler\Seçimler” klasöründe 6 adet “Gizli”  ibareli MSword dosyası olduğu, “2002-2004 seçimlerinin karşılaştırması.doc” isimli dosyada, 2 Kasım 2002 genel seçimleri ile 28 Mart 2004 yerel seçimlerin karşılaştırılması ve değerlendirilmesi hakkında rapor olduğu, AKP, CHP, MHP ve diğer partilerin seçimlerde almış olduğu oy oranları ile karşılaştırılmalarının yapıldığı, diğer dosyalarda ise siyasi partilerin seçimlerde izleyeceği programlar ve oy oranlarının yer aldığı, tespit edilmiştir.

“Arşiv\AKP Eski Dönemsel Raporlar” klasöründe 7 adet “Gizli” ibareli MSword dosyalarının olduğu, “analiz3.doc” isimli dosyada hükümetin eğitim ile ilgili uyguladığı politikalar hakkında rapor olduğu, çıkartılan yasalar ve uygularla ilgili çizelge halinde hazırlanmış yazı olduğu, “analiz5.doc” isimli dosyada çıkartılan yasalarla ilgili sonuç ve değerlendirmelerin olduğu, gayri resmi olarak örgütlendiği bilinen Fettullah G. cemaati meşrulaştırılmakta gibi yorumlara yer verildiği, “İrtica.doc” isimli dosyada AKP milletvekilleri, bürokratlar, Belediye Başkanı, Konya’da düzenlenen izcilik kampından örnekler verilerek yapılan irtica ile ilgili uygulamaların yazıldığı, “İrtica A5 Metin.doc” isimli dosyada irticai faaliyetlerin değerlendirme raporu olduğu ve tarihi gelişimi ile ilgili bilgiler verildiği, radikal dini gruplar, tarikatlar, irticai terör örgütleri gibi gruplardan bahsedildiği, haklarında bilgiler verildiği, “İrticai faaliyetler KKK Arzı.doc” isimli dosyada irticai ve diğer yıkıcı faaliyetler hakkında rapor olduğu, “Kadrolaşma .doc” isimli dosyada irticai faaliyetlerle ilgili kadrolaşmalardan bahsedildiği, “Terör .doc” isimli dosyada ise Siirt Belediyesinde Hizbullah terör örgütü üyesinin görevlendirilmesi ile ilgili bir yazı olduğu, tespit edilmiştir.

“Gnkur. AKP takip formu\Özeti” klasöründe 6 adet dosya olduğu, “Gizli” ibareli K.K.K’lığı İstihbarat Başkanlığı logosunun bulunduğu 02 Aralık 2002 tarihli “AKP’nin Acil Eylem Planı, Hükümet Programı ve Basına Verilen Demeçlerdeki Vaatlerinin İncelenmesi” başlıklı dokümanlarda çizelge halinde hazırlanmış mevcut hükümetin programı ile ilgili bilgilerin yer aldığı, programı ile ilgili neyin amaçlandığı ve uygulamaların yer aldığı, partinin takip edilmesi ile ilgili bir çizelge olduğu, tespit edilmiştir.

“Arşiv\AKP Genel Değerlendirmesi” klasöründe “00 AKP Değerlendirmesi Metin 1.doc” isimli 34 sayfalık “Gizli” ibareli MSword dosyası olduğu, içeriğinde AKP parti ve milletvekilleri ile ilgili değerlendirme notlarının bulunduğu, “Nakşibendi olduğu biliniyor, Nurcu tarikatı, Yeni Asya grubuna bağlı” gibi tanımlamaların bulunduğu, “Gizli” ibareli “Hepsi.doc” isimli 46 sayfalık MSword dosyasında çeşitli yasa değişiklikleri, atamalar ve TSK aleyhindeki basında yer alan haberlerle ilgili analiz raporları olduğu, “Hepsi Esas.doc” isimli 76 sayfalık “Gizli” ibareli MSword dosyasında AKP ve seçimler hakkında genel bilgi notları olduğu, irtica ve başörtüsü hakkında değerlendirmelerin yapıldığı, bu konu ile ilgili yapılan yasa değişikliklerinin rapor haline getirildiği, “Kadrolaşma özeti.doc” isimli 1 sayfa ve “Gizli” ibareli MSword dosyasında kadrolaşma ile ilgili istatistiki bilgiler verildiği, tespit edilmiştir.

“Arşiv\AKP ort sınıf” klasöründe “01 AKP'nin orta sınıf projesi  planı esas metin.doc” isimli “Gizli” ibareli ve 32 sayfadan oluşan MSword dosyasında, AKP ile ilgili araştırma notları olduğu “AKP’nin irticaya zemin hazırlayan faaliyetleri” gibi başlıklar altında değerlendirmelerin yapıldığı, irticai kurum ve kuruluşlar, irticai grupların Avrupa yapılanması, İslamcı ticari kuruluşlar gibi başlıklar halinde incelemelerin yapıldığı, tespit edilmiştir.

“Arşiv\AKP'nin Beyin Takımı------” klasöründe 11 adet “Gizli” ibareli dosya bulunduğu, AKP ile ilgili geniş kapsamlı araştırma ve değerlendirme raporları olduğu, seçimler kadrolaşma, eğitim,  AB süreci, türban gibi konularda değerlendirmelerin yazıldığı, K.K.K’lığı Eğitim ve Doktrin Komutanlığınca Samsun ilinde AKP ile ilgili rapor halinde düzenlenmiş üst yazı olduğu, ayrıca “AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli dosya olduğu ve çok sayıda milletvekilinin kişisel verilerinin kaydedildiği, tespit edilmiştir.

İstihbarat Toplama Faaliyetleri

5 numaralı CD içerisinde;

“006 Yök ve Üniversiteler” isimli klasörde “Elazığ Fırat Üniversitesi.doc” isimli MSword dosyası olduğu, içeriğinde Fırat Üniversitesi hakkında imzasız olarak gönderilen mektupla ilgili Üniversitede araştırma yapıldığı, Milli Görüş yanlılarının her yıl geleneksel olarak düzenledikleri mezuniyet gecesinde suç unsurunun bulunmadığı ile ilgili rapor olduğu, “Elazığ Fırat Üniversitesindeki irticai yapılanma jandarma.doc” ve “Fırat Üniversitesi.doc” isimli MSword dosyalarında Fırat Üniversitesindeki öğretim görevlileri hakkında araştırma yapıldığı, irtica ve tarikat yapılanması içerisinde yer alan Nurcu, Nakşibendi olarak nitelenen  öğretim Görevlilerinden bahsedildiği ve bu şekilde 90 öğretim görevlisinin faaliyetlerinin ortaya çıkarılmasından bahsedildiği, “G.Antep Üniversitesi 10-09-02.doc” isimli MSword dosyasında, 2001 yılında Gaziantep Üniversitesi Rektörü hakkındaki ihbarın araştırıldığı ve Üniversitedeki irticai yapılanma hakkında bilgi verildiği, “Malatya Darende İlahiyat Fakültesi.doc” isimli MSword dosyasında YÖK Denetim Kurulunun hazırladığı Çok Gizli bir rapor ile ilgili Jandarma Genel Komutanlığının araştırma yaptığı bu araştırmada fakültenin Es-Seyid Osman Hulisi Efendi Vakfı’nın kontrolünde olduğu, irticai faaliyetlere destek verildiği, fakültenin irticai amaçlı vakıf ve derneklerin elinden kurtarılabilmesi için İl Merkezine nakledilmesi ve yöneticilerin değiştirilmesinin zorunlu olduğu şeklinde rapor hazırlandığı, tespit edilmiştir.

“006 Yök ve Üniversiteler” isimli klasörde “Sivaks okullar raporu.doc” isimli MSword dosyasında, 28.11.2001 tarihli Sivas ilindeki okullar başlıklı 5.P.Er.Eğt.Tuğ. Komutanlığınca hazırlandığı anlaşılan raporda Sivas İmam Hatip Lisesi ve Anadolu İmam Hatip Lisesi öğrencileri ve diğer Liselerle ilgili bilgilerin yer aldığı, öğrencilerin başörtüsü,  peruk takmaları ve kütüphanede bulunan kitaplar hakkında bilgiler verildiği, tespit edilmiştir.

“006 Yök ve Üniversiteler” isimli klasörde “Üniversite isimleri.xls” isimli Excel dosyasında, ‘İrticai faaliyet tespit edilen Üniversite Öğretim Görevlileri’ başlıklı çizelge içerisinde 83 Üniversitenin isminin yer aldığı ve karşılarında irticai faaliyetleri bulunan öğretim görevlerinin sayısının bulunduğu, tespit edilmiştir.

“006 Yök ve Üniversiteler” isimli klasörde “Van YY Üniversitesi.doc” isimli MSword dosyasında 3. Ordu Komutanlığının Van Yüzüncüyıl Üniversitesi hakkında 06 Haziran 2001 tarihinde hazırladığı rapor olduğu, Üniversitedeki Akademik personel ve öğrenciler hakkında PKK Terör örgütü, irticai faaliyetler hakkında bilgi verildiği, Üniversite rektörünün bu konulardaki uygulamalarının rapor edildiği, tespit edilmiştir.

“006 Yök ve Üniversiteler” isimli klasörde “Kadrolaşma.doc” isimli 10 sayfalık MSword dosyası olduğu, hükümetlerin 28 Şubat 1997 döneminde ilimizdeki faaliyetlerinin karşılaştırılması başlığı olduğu, okul, dernek, yut, vakıf, şirket, radyo, televizyon, gazetelerin araştırılarak karşılaştırılmalı çizelgelerin hazırlandığı, AKP’li milletvekilleri ve üst düzey bürokratların tarikat ve cemaat liderlerinin verdiği yemeklere katıldığının belirtildiği ve bu yöndeki uygulamalardan bahsedildiği, tespit edilmiştir.

“006 Yök ve Üniversiteler” isimli klasörde “hüseyin çelik.ppt” isimli PowerPoint dosyasında Milli Eğitim Bakanı Hüseyin Çelik’e ait nüfus kayıt örnekleri ve aile bilgilerinin bulunan çizelgelerin olduğu, tespit edilmiştir.

Ana klasör içerisinde; “Nuray B. ile Yapılan Görüşme Metni.doc”, “Tuncay Özkan ile Levent Ersöz.ppt”, “21oca04_cem_uzan2.wav”, “Atilla.WAV” ve “bedrettin dalan” klasörü içerisindeki “b.dalan.doc” ve “Dalan 1201pc compatible class-2.mpp” isimli ses, MSword ve PowerPoint dosyaları içerisinde üst düzey sivil, siyasi ve bürokrat şahıslar ile yapılmış olan mülakatlar ile telefon görüşmelerinin kayıtlı bulunduğu ve bu dosyalar ile ilgili detaylı bilgilerin İddianamenin şüpheli Levent Ersöz bölümünde yer aldığı tespit edilmiştir.

6 numaralı CD içerisinde;

Ana klasör içerisinde; “Mustafa Balbay ile Yapılan Görüşme Metni.doc”, “Mustafa Balbay_2.doc” ve “23 12 2003 balbay” klasörü içerisindeki “23-12-2003  Balbay.doc” ve “Balbay2.MPG” isimli video ve MSword dosyaları içerisinde Mustafa Balbay ile yapılmış olan mülakatlar ile telefon görüşmelerinin kayıtlı bulunduğu ve bu dosyalar ile ilgili detaylı bilgilerin İddianamenin şüpheli Levent Ersöz bölümünde yer aldığı,

Creation Marka 1050-1 - 11 0308050209-10 seri nolu CD,

Creation Marka 1050-2 2 2 0308050209-11 seri nolu CD,

Creation Marka 1050-1 1 1 0308050209-14 seri nolu CD,

Creation Marka 1050-222-0308050209-15 seri nolu CD ve 

Creation Marka 1050-1 1 2 03080502091-16 seri nolu CD olmak üzere toplam 5 adet CDlerin içerisinde;

“uçarcı-1.mpg”, “uçarcı-2.mpg”, “uçarcı-3.mpg”, “uçarcı-4.mpg” ve “uçarcı-5.mpg” isimli video dosyalarında Mülkiye başmüfettişi Refik Ali Uçarcı ile Albay Hasan Atilla Uğur arasında yapılan görüşmeye ait gizli çekimlerin olduğu, Albay Hasan Atila Uğur’un Refik Ali U.’ya hitabında “biz hem dosyadaki suç unsurlarını ihlalinden, dahil olana, kadar ortaya çıkarmak, bunlarda MGK’nın üyeleri olabilir bunların içinde rütbesi ve makamı ne olursa olsun bakanı bilmem nesi dahiline kadar artık çok ciddi anlamada üzerine gidip gerçek çalışmayı yapma kararlığında olmak için sizinle kontak kurduk” diyerek bir dosyadan bahsettiği,

Refik Ali Uçarcı’nın Hasan Atilla Uğur’a Hizbullah terör örgütü, Zehra Eğitim Kültür Vakfı ve  İzzettin Yıldırım’ın öldürülmesi olayı  ilgili yaptıkları araştırma,  Ülker ve Kombassan ağırlıklı olmak üzere  yeşil sermaye olarak nitelendirilen birtakım şirketler ile Faisal Finans ve Albaraka Türk gibi bazı finans şirketlerine ait araştırma ve denetimler sonucu elde edilen bilgiler ve AKP’nin bu şirketlerle olan bağlarını anlattığı, Hasan Atilla Uğur’a hitaben BDDK’nın 1998-2000-2001 yıllarında görevlendirdiği yeminli murakıp’ın oluşturduğu raporlardan bahsederken Hasan Atilla Uğur’un masasındaki bazı dosyaları elindeki kalem ile işaret ederek  …… “bizim şu tespitlerimizin hiçbirini tesbit etmemiş”, “raporda da okuduğunuz gibi” şeklinde ifadeler kullandığı, görüşmede geçen konularla ilgili askeri makamlara bazı raporlar verdiği, tespit edilmiştir.

Ülkede Darbe Zemini Oluşturma Ve Türk Silahlı Kuvvetlerinin Darbe Yapması İçin Çağrıda Bulunma Faaliyetleri:

5 numaralı CD içerisinde;

Ana klasör içerisinde yapılması planlanan askeri bir müdahale ilgili tamamı kodlu olarak hazırlanan 39 sayfadan oluşan “Ayışığı 2.ppt”, 38 sayfadan oluşan “ayışığı ve yakamoz.ppt” ve 11 sayfadan oluşan “eldiven.ppt” isimli PowerPoint dosyaları olduğu, bu dosyalar ile ilgili detaylı bilgilerin iddianamenin darbeye teşebbüs bölümü altında yer aldığı,

Gizlilik Dereceli Belge Bulundurma

5 numaralı CD içerisinde;

“019 Siyasi Partiler\Siyasi Partilere ilişkin Bilgiler\Saadet Partisi Broşürü” klasöründe toplam 3 adet dosya bulunduğu, ‘Gizli’ ibareli “Saadet Partisi Broşürü.doc” isimli dokümanda, K.K.K.’lığı 1.Ordu Komutanlığının 18 Mart 2005 tarihli remi yazısı olduğu Saadet Partisinin dağıttığı broşürlerle ilgili bilgiler olduğu,

“Muhafazakar Demokrasi -arz-\Değerlendirme” klasöründe ‘Gizli’ ibareli dosyalar olduğu, içeriğinde AKP’nin “muhafazakar demokrasi” adlı yayınında yer alan Laiklik ile ilgili hususların değerlendirilmesi hakkında geniş kapsamlı bilgiler olduğu,

“Arşiv” klasöründe “Gizli” ibareli birbirinden farklı 10 adet dosya olduğu, “AKP Genel İrtica Değerlendirmesi Değerlendirme 21.07. 2003 3.doc” isimli dosyada, AKP’nin faaliyetleri, kadrolaşma, Partinin önünü açan yasaların çıkarılması, türban vb. konularda genel bir değerlendirmenin yapıldığı, diğer MSword dosyalarında AKP seçim çalışmaları irtica ile ilgili yasa tasarılarının takibi ile ilgili çizelgelerin olduğu, “İrticai Faaliyetlere Karşı Mücadele Stratejisi-18-05-2000.pdf” isimli dosyanın ise 30 sayfadan oluştuğu,  “Gizli” ibareli ve “irticai (Siyasal İslam) faaliyetlere karşı yürütülecek mücadele stratejisi” başlıklı yazıda 18.05.2000 tarihli Başbakanlık Müsteşarlığınca Başkanlık Makamına yazılan bir üst yazı olduğu, içeriğinde ise irticai faaliyetlere karşı yürütülecek mücadele stratejisinden geniş kapsamlı bahsedildiği, tespit edilmiştir.

Kişisel Verilerin Kaydedilmesi

5 numaralı CD içerisinde;

“Arşiv” isimli klasörde,

“Atamalar.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve Kamu Kurumları’nda yapılan 808 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı olduğu, tespit edilmiştir.

“Kadrolaşma 21.07.03.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1052 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği, tespit edilmiştir.

“Kadrolaşma.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 1762 kişinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği, tespit edilmiştir.

“Arşiv\006 Yök ve Üniversiteler” isimli klasörde, 

“Dicle Üni.Yeni Rektör.doc”, “Dicle Üniv_Mektup.doc” “Dicle Üniversitesi 1974 yılnda kurulmuş olup 12 fakültes (1).doc” ve “Dicle Üniversitesi 1974 yılnda kurulmuş olup 12 fakültesi bu.doc” isimli MSword dosyalar olduğu, bu dosyalar içerisinde Dicle Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Fikri C. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve ırki görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği, tespit edilmiştir.

“dicle üniv. eski rektörü.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dicle Üniversitesi Eski Rektörü Mehmet Ü. Ö. isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği, tespit edilmiştir.

“Dicle Üniv_Mektup 13-04-04.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Dicle Üniversitesi’nde görevli bulunan Prof.Dr.Fikri C., Prof.Dr.Mehmet Ö., Prof.Dr.Halil D., Prof.Dr.Ekrem M., Prof.Dr.Recep I., Prof.Dr.Zülküf G., Prof.Dr.Kadri B. ve Prof.Dr.Ömer M. isimli şahıslar hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu, tespit edilmiştir.

“Elazığ Fırat Üniversitesindeki irticai yapılanma jandarma.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Elazığ Fırat Üniversitesi’ndeki öğretim görevlileri ile ilgili çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı, tespit edilmiştir.

“G.Antep üiniverssitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Gaziantep Üniversitesi Rektörü İ. Hüseyin FİLİZ ile ilgili çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı, tespit edilmiştir.

“MEB Hüseyin Çelik'in  künyesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK’in dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği, tespit edilmiştir.

“Mlatya Üniversitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Prof. Dr. Mustafa PAÇ isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği, tespit edilmiştir.

“Sivaks okullar raporu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Sivas Cumhuriyet Anadolu Lisesi, Abdüssamet Bal Anadolu Lisesi, Suşehri İlçesi İHL ve Özel Sultan Murat Lisesi isimli okullar hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu, tespit edilmiştir.

“Van YY Üniversitesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Van Yüzüncüyıl Üniversitesi hakkında bir takım iddialar istihbari bilgilerin bulunduğu, tespit edilmiştir.

“Arşiv\019 Siyasi Partiler” isimli klasörde,

“Adana Milletvekili Ömer Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosya içerisinde Adana Milletvekili Ömer Çelik isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve felsefi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği, tespit edilmiştir.

“Atilla Koç kimdir.doc”, “Atilla Koç kimdirözet.doc” ve “Atilla Koç kimdirözetresimli.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde Kültür ve Turizm eski Bakanı Atilla KOÇ isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği, tespit edilmiştir.

“Çizelgeler.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2004 Yerel seçimlerinde AKP’den Belediye Başkanı olan şahısların isim listelerinin bulunduğu ve bazılarının karşısında siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği, tespit edilmiştir.

“Cüneyd Zapsu.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde AKP’nin Genel Başkan Danışmanı Cüneyd Zapsu isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İrticai  Faal.Tespit edilen belediye başk.ları.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 126 Belediye Başkanının kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İstanbul Milletvekili Egemen Bağış.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde İstanbul Milletvekili Egemen Bağış isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüş ve ırki  kökenlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Kültür Bakanı Hüseyin Çelik.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde Milli Eğitim Bakanı Hüseyin Çelik isimli şahsın kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“ARŞİV\023 Biyografik Bilgiler” isimli klasörde,

“AKP RTÜK Üyeliği aday listesi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde RTÜK üyeliği aday listesinde isimleri bulunan şahısların kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi görüş ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Milletvekili Biyografileri.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 22 Milletvekilinin kimlik bilgilerinin yanı sıra bu milletvekillerinden 7 tanesinin dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“ARŞİV\AKP eski Dönemsel Raporlar” isimli klasörde “İrtica.doc”, “Kadrolaşma .doc” ve “Terör .doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde çeşitli kamu kurumlarında çalışan personel hakkında çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı,

“ARŞİV\AKP Kadrolaşma” isimli klasörde “atamalar.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2005 yılında değişik bakanlıklarda ve kamu kurumlarında yapılan 472 kişiye ait atamalar ile ilgili bilgilerin olduğu, bu bilgiler içerisinde kişinin kimlik bilgileri ile atandığı yerin yazılı olduğu,

“ARŞİV\AKP'nin Beyin Takımı------” isimli klasörde,

“AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde AKP Milletvekillerinin kimlik bilgilerinin yanı sıra kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Ulusalcılar.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosya içerisinde 2112 kişinin isminin yazılı olduğu, bu isimler arasında, duruşma kapsamında yargılaması devam eden       E. Alb. M.Fikri Karadağ, E. Yzb. Muzaffer Tekin, Asuman Özdemir, Doç. Dr. Emin Gürses, Doğu Perinçek, Ergün Poyraz, Erol Mütercimler, Sevgi Erenerol, Sinan Aygün, ayrıca soruşturma kapsamında gözaltına alınan Tuncer Kılınç, İlker Güven, Emcet Olcaytu ve İbrahim Şahin gibi isimlerin yer aldığı AKP Milletvekillerinin kimlik bilgilerinin yanı sıra kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“ARŞİV\AKP'nin Terör, Kadrolaşma faaliyetleri 2003 Arz” isimli klasörde “Kadrolaşma  son.doc”, “Kopya KADİR ilk .doc”, “Kopya Terör ilk .doc”, “Terör son .doc” ve “Yedek KADİR son.wbk” isimli MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar içerisinde çeşitli kamu kurumlarında çalışan personel hakkında çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin yer aldığı,

“ARŞİV\BÇG İnternette Çıkanlar” isimli klasörde,

“İRTİCA EĞİLİMLİ İL VALİLERİ.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 17 Valiye ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İRTİCA EĞİLİMLİ KAYMAKAMLAR.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 294 Kaymakama ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“İRTİCAİ FAALİYETTE BULUNAN SAĞLIK BAKANLIĞI HASTANELERİ.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 304 sağlık personeline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“ARŞİV\Biyoğrafiler” isimli klasörde,

“7 Özel Durum Bakanlar kurulu2.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 21 Bakana ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri AKP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 60 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri AKP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 40 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri Bağımsız.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 3 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“7 Özel Durumu Olan Milletvekilleri CHP.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 2 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“9 Milletvekilleri Özgeçmiş tamamı.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 500’ün üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“11 Milletvekillerinin Özgeçmişleri son.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 365’in üzerinde Milletvekillerine ait kimlik bilgilerinin yanı sıra çeşitli iddialar ve istihbari bilgilerin kaydedildiği,

“Adalet Bakanı Cemil Çiçek.doc”, “Başbakan Abdullah Gül.doc”, “Bayındırlık ve İskan Bakanı Zeki Ergezen.doc”, “Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Murat Başesgioğlu.doc”,  “Devlet Bakanı Ali Babacan.doc”, “Devlet Bakanı Beşir Atalay.doc”, “Devlet Bakanı Mehmet Aydın .doc”,  “Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Hilmi Güler.doc”, “İçişleri Bakanı Abdulkadir Aksu.doc”, “Maliye Bakanı Kemal Unakıtan.doc”, “Milli Eğitim Bakanı Erkan Mumcu.doc”, “Milli Savunma Bakanı Mehmet Vecdi Gönül.doc”, “Sağlık Bakanı Recep Aktağ.doc”, “Sanayi ve Ticaret Bakanı Ali Coşkun.doc” ve “Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım.doc” isimli bir MSword dosyaları olduğu, bu dosyalar bahsi geçen Bakanların dini ve siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerinin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“AKP tarikatçı milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 100 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Ertuğrul Yalçınbayır.doc”, “Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen.doc” ve “Dışişleri Bakanı Yaşar Yakış.doc”   isimli MSword dosyaları olduğu, bahsi geçen Bakanların siyasi görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Devlet Bakanı ve Başbakan Yardımcısı Abdullatif Şener.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Devlet Bakanı Başbakan Yardımcısı Abdullatif Şener’in siyasi görüşlerine ve ırki kökenlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Milletvekilleri.xls” isimli bir Excel dosyası olduğu, bu dosyalar içerisinde 85 Milletvekiline ait kimlik bilgilerinin yanı sıra siyasi ve dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“Tarım ve Köyişleri Bakanı Sami Güçlü.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dönemin Tarım Bakanı Sami Güçlü’nün dini görüşlerine göre kişisel bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği,

“AKP Kadrolaşma” isimli klasörde “AKP Kadrolaşma.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, Prof.Dr. Nükhet Y., Ahmet K.  ve Cahit P.  isimli şahıslar hakkında bir takım iddialar ve istihbari bilgilerin bulunduğu,

“019 Siyasi Partiler” isimli klasörde “Siyasi partiler-Seçimler-Tarikat bağ.xls” ve “Siyasi partiler-Seçimler-Tarika1t bağ.xls” isimli 2 adet excel dosyalarının olduğu, siyasi parti isimleri ve liderlerinin yazılarak ideolojik görüşlerine göre sınıflandırıldıkları ve dini görüşüne göre bilgilerin kaydedildiği ve böylelikle fişlendiği anlaşılmıştır.

c-Telefon Görüşmeleri


Tape No: 5014, 27.08.2007 tarihinde saat: 14.51’de Zafer K. ile Pakize U. arasında yaptıkları görüşmede özetle; Zafer  K.’nin “İyi ne yapalım ya aa ya abla o şeyleri alacaktık ya”, “Onları aa alalım diyo ya” dediği, Pakize U.’nun “Atilla abin mi aradı”, “Ha döncem döncem biraz sonra giderim yani Hilal yengem gelecekmiş ondan sonra” dediği, Zafer  K.’nin “Hıı olmazsa onları onları nasıl yapın Tuğrul da gelcekse senle yükleyiverin de”, “Ha yükleyinde bişey yapalım ona ya” dediği, Pakize U.’nun “Ben hazırlayım aşağıyı o zaman öyle mi” Zafer  K.’nin “Ha yani orda bi tane bi tane”, “Herhalde bilmiyom ufak bişey varmış onu sen biliyorsun ne olduğunu”, “İşte onları yani hepsini dedi şey yapalım” dediği, Pakize U.’nun “Tamam burda bir tane var en acili burada”, “Ha küçük bir paket”, “Babamın özel yazmış Oğuz yani”, “Hah en önemlisi bu yani başka da o kadar önemli yok” dediği, Zafer  K.’nin “Öbür tarafta evde” dediği, Pakize U.’nun “Öbür tarafı da biz Tuğrul’la deşeriz yani gidince” dediği, Zafer  K.’nin “İşte onu onu bi şey yapın da olmazsa gidince ha”, “Yani buradakine de” dediği, Pakize U.’nun “Tamam buradaki acil şimdi” dediği, Zafer  K.’nin “Buradakini de olmadı onu ben mi alayım ne yapayım dur bakalım” dediği, Pakize U.’nun “Küçük bişey ama” dediği, Zafer  K.’nin “Hıı onu onu ben alayım götüreyim olmazsa” dediği, Pakize U.’nun “Yani öncelik bunda herhalde” dediği, 

Tape No: 5013, 28.08.2007 tarihinde saat: 15.53’de Feraya K. ile Pakize U. arasında yaptıkları görüşmede özetle; Feraya K.’nın “Hı hı. Siz Zafer’in dediğini yaptınız mı” dediği, Pakize U.’nun “Valla feraye, o zaman taşınmıştık ya, hatırlıyormusun? Hiçbir şey yoktu ya, varmıydı? Orda bir şey” dediği, Feraya K.’nın “Yani adam olmasa, ordan alın dermi” dediği, Pakize U.’nun “Ne bileyim hayattım. Orası öyle yığılı dökülü ki” dediği, Feraya K.’nın “İşte yani, kaç tane şey var orda” dediği, Pakize U.’nun “Her şey dolu orda, üst üste, valla … gezdimde büyüdü büyüdü, indim aşağı” dediği, Feraya K.’nın “Yani gözünde büyüdüde,  onu gözünde büyümeyenler gelir bakar yani, onun için şey yapma, o önemli olmasa, kaçtır şey yapıyor çünkü” dediği, Pakize U.’nun “Hiçbir şey yapmadım valla” dediği, Feraya K.’nın “Benim için önemsiz gibidir de” dediği, Pakize U.’nun “O olan zaten şey değil, Ben tarif ettim, Zafer’e, annemin adı vardı” dediği, Feraya K.’nın “Tamam anladım da, şey, yinede bir istersen, bir aktar orayı, şey yapma oğlanı da dik oraya,  en kötü ihtimalle, kaldırır koyarsın, bak orda bir iki bir şey var gibiydi, ben anlamam da gerçeği, hani”dediği, Pakize U.’nun “Ben de anlamam hayatım ne anlayacağım, hangi birini yapacağım, ne yapacağım, üüüfffffff” dediği, Feraya K.’nın “İşte öyle yani, bir bak bakalım, hadi dinlenmişsin nasıl olsa bir şey kat bir çay iç, kendine gel, oğlanı da yanına al” dediği görülmüştür.  

Tape No: 4380, 15.09.2007 tarihinde saat: 21.59’da Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Hamdolsun iyiyiz bu günümüze şükrediyoruz iyi ramazanlar diliyorum” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Sağolun abi sizede 22 sinde geliyor”, “22 sinde geliyor doktor” dediği, H.A.Uğur’un “Hı geliyor değil mi kaçta geliyor”, “Neyse onları bilahare konuşuruz ya” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Başka Bir İsteğiniz” dediği, H.A.Uğur’un “Yok Sağolasın başka bir yaramazlık yok çok şükür”, “Hadi öpüyorum Kağana selam söyle” dediği, 


Tape No: 4382, 24.09.2007 tarihinde saat: 13.39’da X şahısla yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “… Komutanım şimdi İzmir’deki konu ile ilgili arkadaşımızla ben görüştüm. Bu hafta çok çok büyük ihtimalle iptal ettirip önümüzdeki bir tarihe attırılacak” dediği, H.A.Uğur’un “Yani öyle olmazsa bizim arkadaş der hiç değmez bile” dediği, X Şahsın “Evet süre çok dar hakkaten haklı bu hafta içerisinde bu haberi alacağız çok büyük ihtimalle iptal ettirip” dediği, H.A.Uğur’un “Birde şeyi sorar vatandaş derki bu çok güçlü bir adam mı ki değer mi girmemize der” dediği, X Şahsın “Şimdi bakın zaten” dediği, H.A.Uğur’un “Onu Konuşmadık senle” dediği, X Şahsın “Zaten yüzyüze anlatacam ben size” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım” dediği, X Şahsın “Zaten bu dediğimiz iptal ettirilip yeni bir tarihe gittiği zaman bu adamın bir kuvvet göstergesi” dediği, H.A.Uğur’un “Doğru söylüyorsun” dediği, X Şahsın “Benim içinde çok önemli bende bekliyorum bunu”, “Bir araya geldiğimizde ben konuyu size detaylı olarak anlatacam” dediği, H.A.Uğur’un “Sağolun iyiyiz bizde bir yaramazlığımız yok” dediği, 


Tape No: 4383, 04.10.2007 tarihinde saat: 18.05’de Barboros Hayrettin Altıntaş  ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “Konuştum ben Bülent beyle yarına 1-1.30 arası tamam” dediği, H.A.Uğur’un “1-1.30 arası yalnız dediğim gibi özellikle senden istirahamım şu çok dikkali ol oraya bir bak tamam mı”, “Ortama bir bak ki yani orda şey yapmayalım”, “Görüntülenmeyelim” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Kendisine de söyleyeyim böyle düzgün bir yer” dediği, H.A.Uğur’un “Tabi canım şöyle kapalı bir yer varsa orda görüşelim”, “Var mı bir isteğin bir şeye ihtiyacın var mı. Nerde kalıyorsun” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Onla beraber aynı yerde kalıyoruz” dediği, H.A.Uğur’un “Kalacağın yer konusunda problemin varsa hemen ayarlayayım yani” dediği, şahsın şüpheli için Bülent Bey isimli şahısla ertesi gün    1.00–1.30 arası randevu ayarladığı ve ısrarla “görüntülenmeme” konusunda ve kapalı bir yer olması konusunda beyanlarının olduğu anlaşılmaktadır.  

 Tape No: 4376, 21.10.2007 tarihinde saat: 22.05’de G.Levent Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; G.Levent Ö.’nün  “Komutanım vallahi halk ayaklanmış ha” dediği, H.A.Uğur’un “Bölgede durum nasıl” dediği, G.Levent Ö.’nün “İyi komutanım bölgede durumumuz iyi” dediği, H.A.Uğur’un “Nasıl bölgenin önünde ne var hayırdır” dediği, G.Levent Ö.’nün “Toplanmış 1000 kişi falan bağırıyorlar komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım her yer öyle Ankarada öyle, her yer öyle” dediği, G.Levent Ö.’nün “İyi iyi yapıyorlar komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Yani yani gerekli idi Allah sonunu hayır etsin” dediği, G.Levent Ö.’nün “Yapsınlar komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Elbette canım yaksınlar yıksınlar başka çare kalmadı” dediği, G.Levent Ö.’nün “Evet başka çare kalmadı” dediği, 

Tape No: 4377, 02.11.2007 tarihinde saat: 11.05’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Teşekkür ederim ben sizi merak ediyorum sizi dinlemek istiyorum”, “Yani problem olabilecek herhangi bir şey yok” dediği, Bülent G.’nin “Şöyle teslimi yaptılar yani  … önemli bir şeyin çıkacağını zannetmiyorum” dediği, H.A.Uğur’un “İnşallah inşallah zaten öyle olmasını ümit ediyorduk biz” dediği, Bülent G.’nin “Siz müsaitseniz size bir kahve içmeye geliyorum yanınıza” dediği, H.A.Uğur’un “Olur şeye geçim ben yukardaki dün akşam oturduğumuz yere mi çıkım ben” dediği, Bülent G.’nin “Orda yalnız kimse yok bizim Zeynep İngilizce dersine gidiyor” dediği, H.A.Uğur’un “O zaman 8. kattaki oturma yeri varya”, “Orda oturalım” dediği, görülmüştür.

Tape No: 4378, 05.11.2007 tarihinde saat: 20.21’de Kağan/Barboros…. ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “Bülent beyin bir şeyi yok ondan sonra ilaçlarını biraz azalttılar. Hiç bir şeyi yok” dediği, H.A.Uğur’un “Yarın değil öbürsü gün gelecek bizim adam”, “Necati ile. Onu görsün kendisi. Kendiside görsün çıkar ona”, “Ne zaman geliyor Bülent”, “Azerbaycanda mı şuanda” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Yok Fransada gelip sonra gidecek Azerbaycana” dediği, H.A.Uğur’un “Kaç gün kalacak”, “1-2 gün kalır herhalde İstanbulda” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Kalır galiba abi Pazar gününe kadar burada galiba” dediği, H.A.Uğur’un “Geldiği zaman beni mutlaka bir görüştür telefonla olur mu” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Tamam oldu abi”, “Abi yalnız o çocuk biraz gelmem falan demiyorda orda tarlası varmış bilmem nesi varmış” dediği, H.A.Uğur’un “Hayır canım gelecek konuşacak duruma bakacak ben uğradım ona sizden sonra. Senle görüşmüş ben evine gittim ondan sonra”, “Yani şey yok duruma bir bakacak çocuk kararını ona göre verecek o olmazsa elimizdeki başka çocuklara bakacaz”, “Ama bu çocuk en iyisi yani”, “Birde ben ona dedim Barbaros abin sana dedim ev konusunda da yardımcı olacak. İşte diğer konularda da birlikte olacaksınız her türlü şeyde dedim yani kendisine söyledim gelecek görüşmeye” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Bir emriniz var mı abi” dediği, 

Tape No: 4381, 07.11.2007 tarihinde saat: 13.30’da Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “Bugün Ankara’ya geliyoruz size söylememi söyledi”, “Hiç bilmiyorum. Sadece şimdi toplantısı var. Dede ki Kürşat Bey’e haber ver dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Napıyor Necati Bey” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Valla oturuyor daha, hala faaliyete geçmedi. Bugün konuşacaktı O’nunla”, “Ondan sonra pazartesi bir görüşelim dedi, oturalım dedi, bi kesinleştirelim işi dedi”, “Bugün de gece yarısı geldi, yattı işte şimdi de toplantıya” dediği, H.A.Uğur’un “Nerden geldi o nerdeydi” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Mısır’daydı” dediği,

Tape No: 4379, 07.11.2007 tarihinde saat: 16.51’de Barboros…. ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “Abi şimdi ben öbür yazıhaneye yolladım Harbiyedeki”, “Necatiyi ordan Nuray ona orda bir oda yapacak otel Bülent bey ödüyor. Ondan sonrada ev mev bakacağız ev mev her şey sorumlusu sensin dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Çok güzel iyi” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Beraber çalışacaksınız dedi bundan sonra dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Eyvallah mesele bitmiştir” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Şey hiç takım elbise falan getirmemiş ben sana sonra alırız falan dedim ama yok üstünde yarın gidimde bir takım elbise alim ona bari” dediği, H.A.Uğur’un “Bilemem artık o senin kardeşin artık ne yaparsanız yapın artık Allah yolunuzu açık etsin” dediği,

Tape No: 4384, 13.11.2007 tarihinde saat: 14.39’da X şahıs  ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Şimdi ben sabahleyin o …. arkadaşla kahvaltı ettim”, “Ondan sonra klasik anlatıyorda anlatıyor şöyle oldu da böyle oldu hep kafa ütülüyor ondan sonra işte yandım Allah o da yansın Allah şeklinde netice itibari ile ben 3 tane şey görüyorum. Siz Hangisini uygun görürseniz onu seçmek lazım. Birincisi ben bunla teması keseyim diyorum çünkü dönüyor dönüyor aynı şeyler kafa ütülüyor iyice psikopat” dediği, H.A.Uğur’un “Yani yeni bir şey yok” dediği, X şahsın “Yeni bir şey yok ama artık neyse oraya gidecem diyor. Yani böyle bir döne döne  kafa ütülüyor sabahleyin ben 10 dakika şey yaparım dedim 1,5 saat zor kurtuldum kafa ütülüyor”, “1. teması kesmek 2. Miroğluna onun derdi konuş onunla  diyor beni …. Alsın” dediği, 

Tape No: 4385, 13.11.2007 tarihinde saat: 14.41’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X Şahsın “Alo alo beni ciddiye alsın diyor”, “Yani şaka yapmıyorum diyor”, “Şey diyordu ya hani öyle de rezil oldum böyle de rezil olurum benim için hiç fark etmez. Söyle ona diyor o beni hiç ciddiye almıyor diyor inanmıyor diyor ama seni ciddiye alır diyor söyle diyor ben tehlikeliyim diyor benimle görüşsün beni ciddiye almasını sağla diyor ondan sonra yani bilmiyorum uygun görürseniz arayıp oğlum böyle böyle görüş şunla diyebilirim bu ikinci”, “Bu ikinci ihtimal”, “Üçüncü şey de bu İstanbul’da bir vatandaş var ya bunla su zaman zaman görüşürmüş meğer İstanbul’a gittiği zaman ararmış bu da bunu kabul edermiş. Ondan sonra üstünkörü konuşurmuş. O da bundan hafif te ürküyormuş yani ne gel diyor ne git diyor. Öyle arada tam açık açık ta kızım sen anla yapıyormuş ona. Ondan sonra üçüncü ihtimal de o herife yönlendir beni diyor ara diyor o adam ciddi de diyor bunu dikkate al de diyor ama benim de onunla hiçbir şeyim yok ki”, “Bir ya da iki defa bir araya gelmişim öyle de bir üçüncü ihtimal var” dediği, H.A.Uğur’un “Sen ikinciyi yap ya”, “Tabi tabi Miroğlu’na havale et” dediği, X şahsın “Ama şimdi bu diyecek ki Miroğlu sen de ol ondan sonra sen bunların içinde dedin demedin yok çok eskide ne kafa bırakacaklar ne”, “İşte anlattım sebeplerini aksine orda tersyüz oldu ya sen söyle diyor bana diyor ciddiye almıyor yemiyor diyor sen hani diyor dersen ki bu şöyle oldu böyle oldu bunun durumu bu seni ciddiye alır diyor yani senin vasıtanla gidersem beni ciddiye alır diyor”, “Yani ben ona diyeceğim ki oğlum Miroğlu ayağını denk al bak bu herif böyle böyle aman ha diyeceğim onun üzerine o da diyecek ki ha ben seninle gel bir oturayım konuşayım” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım bence ikincisi daha uygun yani ya değil mi yani şu aşamada. Sen kendisine şeylerini saydın mı haklarını”, “Ne diyor o konu için” dediği, X şahsın “Yurt dışında falan bir şey yapmak lazım”, “Susuyor bir şey demiyor”, “Yurtdışında bir tahsil ayarlamak lazım falan diyorum ben” dediği, H.A.Uğur’un “Çocuğun istikbali için o çok önemli” dediği, X şahsın “Tabi yani iyi eğitim almak yabancı dil öğrenmesi bakımından bunlar lazım dedim. Dinliyor bir şey demiyor onlara. Valla yani bilmiyorum şimdi bu sefer Şişman beni çekecek illa sen de ol üçlü konuşalım edelim diye dedin demedin dedin demedin sinir bozucu bir şey olacak yani ben olmadan görüş desem bilemiyorum nasıl olacak”, “Olmazsa ikinciyi yaparız şöyle yaparız kardeşim ona söylerim gerisini de bilmem ben deyip öyle bir düşünelim isterseniz yarın falan bir daha konuşalım” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam biz seninle yüzyüze görüşelim oldu mu” dediği, 

Tape No: 4386, 15.11.2007 tarihinde saat: 11.33’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Canım sıkılacaktı. Levent beyi aradım ben şimdi 12 ye kadar dönecek İl Jandarma Alay Komutanını kim olduğunu söyleyecek. Levent beyi aradım” dediği, H.A.Uğur’un “İsmini bilelim en azından” dediği, X şahsın “He beni arayacak ben sana söylerim”, “Burada olacan kardeşim. Allah Allah ya. Baksana biz kaç kişi kaldık. Biz kaç kişiyiz diyor ya Kanaltürk’te” dediği, H.A.Uğur’un “biz 1 milyon bile yokuz lan” dediği, X şahsın “E burada olursak. Gideceğin yere 1 gün sonra gidecen kardeşim emrediyorum. Hep sen mi emredecen” dediği, 

Tape No: 4387, 15.11.2007 tarihinde saat: 17.02’de Necati……  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Biliyorum biliyorum neler yapıyorsunuz bunların hepsini kafanda bir not et ben geldiğimde bana bunlarla ilgili brifing vereceksin”, “Anlaşıldı mı ne yapıyorsunuz ne ediyorsunuz bilmem lazım. İkincisi sağlığına dikkat et fazla içki miçki içme tamam mı oğlum” dediği, Necati’nin “Emredersiniz komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Yani şekerin var şeyin var orda hem bizi mahçup etmemen lazım hemde sağlığın bizim için önemli” dediği, Necati’nin “Emredersiniz komutanım laptopu göndermiştik komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Laptop geldi tamam ben onu almadım ama nereye ulaştığını biliyorum haberim oldu. Onun dışında var mı herhangi bir şey” dediği, Necati’nin “Yok komutanım bıraktığınız şekilde devam ediyor” dediği, H.A.Uğur’un “Memnun değil mi vatandaş” dediği, Necati’nin “Evet komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “İyi önümüzdeki hafta ben o taraflara doğru gelecem geldiğimde detaylı konuşuruz tamam mı yavrum” dediği, 

Tape No: 4388, 16.11.2007 tarihinde saat: 14.27’de G.Levent Ö./Oğuzhan ile yaptığı görüşmede özetle; G.Levent Ö.’nün “Başçavuş Levent komutanım birini verecektim bi sesinizi duyayım dedi de” dediği, Oğuzhan’ın “Atilla amca benim Oğuzhan Yörük Alinin oğlu Oğuzhan” dediği, H.A.Uğur’un “Koçum aslanım benim ne yapıyon lan” dediği, Oğuzhan’ın “İyiyim Atilla amca sen nasılsın” dediği, H.A.Uğur’un “Oğlum Ankaraya hiç uğramıyor musun Atilla amcanın elini öpmeye gelmiyor musun” dediği, Oğuzhan’ ın “Amca babam beni tuttu burada sen dedi İstanbul da çok hoplayıp zıpladın dedi girmediğinin fare deliği kalmadı dedi sen dedi o yedi tepeli şehirden dümdüz ovaya getireceğim daha rahat takip ederim diye” dediği, H.A.Uğur’un “Yalnız haksızlık yapmıyor doğru yapıyor bence”, “Hamdolsun iyiyiz işimize gücümüze bakıyoruz ben yakında o taraflara geleceğim inşallah orada olursun özledim seni” dediği, Oğuzhan’ ın “Ben buradayım bu sene buradayım sınavlara gireceğim sadece” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam ben 10 güne kadar oradayım gelirken var mı isteğin”, “Her şeyimiz canavar gibi oğlum her şeyim yarın Türk oğlu Türkler canavar gibi olmazsa öbür ibnelere çok büyük şey olur boş ver biz her zaman iyiyiz” dediği, Oğuzhan’ ın “Her zaman savaşa hazırız” dediği, G.Levent Ö.’nün  “Başçavuş Levent” dediği, H.A.Uğur’un “Oğlum Levent sen nasılsın ne var ne yok on güne kadar ben o tarafa ineceğim” dediği, G.Levent Ö.’nün  “  Yukarıda yeriniz hazır komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Benim bu gelişimle ilgili hiç kimseye bilgi verme Talat bey, Mehmet bey Ahmet bey hiç kimseye bilgi verme yalnızca sen bil tamam mı hadi yanaklarından öpüyorum” dediği, G.Levent Ö.’nün “Tamam komutanım” dediği, 
Tape No: 4389, 18.11.2007 tarihinde saat: 21.15’de Sinan Aygün ile yaptığı görüşmede özetle; S.Aygün’ün “Ben Sinan Aygün komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Merhabalar saygı sunuyorum başkanım nasılsınız” dediği, S.Aygün’ün “Allah’a hamdolsun komutanım koşturmaca gidiyor” dediği, H.A.Uğur’un “Valla mücadelenizi çok yakından izliyoruz Allah yolunuzu açık etsin” dediği, S.Aygün’ün “Ama işte tek başımıza yapıyoruz” dediği, H.A.Uğur’un “Başkanım her daim yanınızdayız onu bilesiniz” dediği, S.Aygün’ün “Sağolun komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Orda bir şüpheniz olmasın” dediği, S.Aygün’ün “İnşallah birgün Sencer ile otururuz buluşuruz bir öğlen yemeği yeriz inşallah”, “Bir emriniz var mı komutanım” dediği,

Tape No: 4615 19.11.2007 tarihinde saat:13.30’da Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “Bugün Ankara’ya geliyoruz size söylememi söyledi”, “Hiç bilmiyorum. Sadece şimdi toplantısı var. Dede ki Kürşat Bey’e haber ver dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Napıyor Necati Bey” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Valla oturuyor daha, hala faaliyete geçmedi. Bugün konuşacaktı O’nunla”, “Ondan sonra pazartesi bir görüşelim dedi, oturalım dedi, bi kesinleştirelim işi dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Nerden geldi o nerdeydi” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Mısır’daydı” dediği, 

Tape No: 4390, 19.11.2007 tarihinde saat:18.02’de X bayan şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Bülent Bey yok muydu efendim”, “Ben Kürşat” dediği, X bayan şahsın “Alo birkaç dakika sonra dönecek size kendileri Kürşat Bey” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No: 4391, 19.11.2007 tarihinde saat:18.04’de Bülent…… ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Bir şeye ihtiyacın var mı” dediği, Bülent’in “Yok yok bir şeye de ihtiyacımız yok siz nasılsınız” dediği, H.A.Uğur’un “….. düğmeye bastım” dediği, Bülent’in “Biz de bastık düğmeye çok güzel gayet güzel bir problem yok yani” dediği, H.A.Uğur’un “Onları yarın konuşacağım yarın sizinle. Ne yaptık ne ettik” dediği, Bülent’in “Programı vereceğim size” dediği, 

Tape No: 4392, 20.11.2007 tarihinde saat: 13.42’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şimdi saat üçte güzel takım elbiseni giy Bayındırlık İl Müdürüne git direk İl Müdürüne” dediği, X şahsın “Tamam Atilla abi” dediği, H.A.Uğur’un “Beni beni İl Jandarma Alay Komutanı Abdullah albay gönderdi de”, “Antalya’nın tamam mı” dediği, X şahsın “Hı hı” dediği, H.A.Uğur’un “Abdullah A. soyadı A.” dediği, X şahsın “Abdullah Aşık albay tamam” dediği, H.A.Uğur’un “Gönderdi de derdini anlat işini bitir” dediği, X şahsın “Tamam Atilla abi sağol” dediği görülmüştür. 

Tape No: 4393, 20.11.2007 tarihinde saat: 13.51’de Sencer Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Sencer Ö.’nün “Hıh o akşam ki konu ile ilgili detay vereyim diye”, “Konuştuğumuz detayla ilgili şey yapmıştım” dediği, H.A.Uğur’un “Bu iyi bu iyi numara dinliyorum ya birazcık şöyle açarsan” dediği, Sencer Ö.’nün “Aa genel olarak bahsettim”, “Ee yani ortak şeylerimiz var diye ondan sonra” dediği, H.A.Uğur’un “ (Bir ...) bize tavrını sen telefonda gördün zaten vatandaşın” dediği, Sencer Ö.’nün “Tabi tabi tabi ee … seni yeni bir şey düşünülüyo”, “Yani 0 km bi” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım anladım araba” dediği, Sencer Ö.’nün “0 km kullanılmış araba istenmiyo” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım iyi” dediği, Sencer Ö.’nün “Ondan sonra ee bi de tabiî ki ee son derecede gerekli lazım …” dediği, H.A.Uğur’un “Kiminle peki bu arabayı alacak” dediği, Sencer Ö.’nün “Ee bi oluşum” dediği, H.A.Uğur’un “Ha yani bu bu oluşumun içinde bu yolları falan yapan adam var mı bu yolları” dediği, Sencer Ö.’nün “Sıfır sıfır km sıfır km öyle bir şey zikretmedi ondan sonra ama ee bu tür aksesuarların şart olduğunu”, “Bunlar Abs direksiyon”, “En önemli şeyler olduğunu söyledi” dediği, H.A.Uğur’un “Bizim arabaya ilgimizden bahsetmişsindir herhalde o arabayı almamız lazım yani” dediği, Sencer Ö.’nün “Bu Garip’le ilgili” H.A.Uğur’un “E çok iyi olur ee artık kanal kanal açıldıktan sonra tekrar bizim Ahmet gelecek dememize bi gerek yok yani” dediği, Sencer Ö.’nün “Evet ee ben o zaman Garip hani sizin sizleri bir daha”, “Bi görüş görüşmenizi beklemeyim ben” dediği, H.A.Uğur’un “Tabi tabi direk benim şeyimi söyleyerek”, “Önümüzdeki haftada senin yanına gelecek diye benden bahsedersen mesele yok”, “Orda bana her durumdan bilgi ver oldu mu” dediği, Sencer Ö’nün “Tamam ben o zaman onu müsait olduğu zamanda ziyarete gidiyorum işte bak ne biçim bi Trakya’ya böyle oldu şöyle oldu diye giriyorum” dediği, 

Tape No: 4618 20.11.2007 tarihinde saat: 16.52’de Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şimdi sen bil sadece onun için söylüyorum. Sen biraz daha böyle sen çok memnun ancak tabi biraz daha hani böyle uyumlu filan onu gene dile getirdi. Diğer konu önümüzdeki haftadan itibaren öbür herif gidecek sadece sen bil”, “Ona yavaş yavaş yol verecekler, senin yanına Necati’yi koyacak. Necatiye de söyle hiç hata yapmasın” dediği,

Tape No: 4394, 20.11.2007 tarihinde saat: 17.41’de Ferhat….  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “O konuda müdahaleyi sen sen yap bizim yapmamız uygun düşmez” dediği, Ferhat’ın “Ya şey gelecekte bir gün gelecekte hem millet öldükten sonra sokayım o paraya yani ne olacak yani” dediği, H.A.Uğur’un “Evet ilk müdahaleyi sen yap koçum tamam mı yani”, “Bizim yapmamız olmaz yanlış olur” dediği, Ferhat’ın “ … ya ben özellikle o gün toplantıya da gelmedim ki siz konuşun …”  dediği, 

Tape No: 4396, 21.11.2007 tarihinde saat: 08.05’de Serdar K. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Aa bi not alsana oraya” dediği, Serdar K.’nın “Alıyorum komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Ferhan Ademhan”, “Haa bu herif Mardin’de ee milletvekili adayıymış bağımsız herhalde olamamış falan” dediği, Serdar K.’nın “Doğru doğru doğru komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Bu herifle ilgili detaylı bilgiye ihtiyacımız var” dediği, Serdar K.’nın “E emredersiniz komutanım emredersiniz” dediği, H.A.Uğur’un “Detaylı kimdir nedir ee aşireti nedir PKK’ya katılmış mıdır Hizbullahcı mıdır ticaret boyutu nedir başka boyutları nedir 35 yaşlarında bir tip” dediği, Serdar K.’nın “E emredersiniz komutanım ben araştırır” dediği,  

Tape No: 4398, 22.11.2007 tarihinde saat: 12.09’da Serdar K.  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Bi faks numarası veriyorum sana”, “0242”, “345”, “90 15”, “Tekrar teyit edelim 0242 345 90 15”, “Ne zaman gönderirsin” dediği, Serdar K.’nın “Bi hemen 5-10 dakika içinde ben odaya geçiyorum komutanım”, “Sağolun komutanım emirlerinizi bekliyorum” dediği, 

Tape No: 4620 22.11.2007 tarihinde saat: 13.35’de Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “Abi rahatsız ettim Necati gitti şimdi”, “Hiçbir problem yok, ben de akşam öğrendim O konuşmuş Bülent’le” dediği, H.A.Uğur’un “… Sabah beni aradı Bülent, görüştük. Ben ama orda durmasını artık uygun bulmuyorum o çocuğun çektim yani”, “Herhalde doğru yaptım ya. Gerekirse seni de çekerim oğlum gerekirse şey mi var yani” dediği, 

Tape No: 4400, 26.11.2007 tarihinde saat: 20.59’da Bülent…. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Arkadaşlar biz düğmeye bastık devam ediyoruz” dediği, Bülent’in “Siz o verdiğiniz listedeki o şeyler vardı, onlarla ilgili daha birazcık teferruatlı bilgi istiyoruz” dediği, H.A.Uğur’un “Teknik detay alıyorum onla ilgili”, “Konuştuğumuz gibi devam ediyoruz. Başarılar diliyorum size” dediği, Bülent’in “Sağolun sağolun. Sizde var mı bişey” dediği, H.A.Uğur’un “Herhangi bişey yok şu anda. Biz normal çalışmalarımıza devam ediyoruz. Arkadaşlarla irtibatlıyız işte şeylerle, herhangi bişey olmaz inşallah güzel olacak iyi olacak yani” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No: 4401, 27.11.2007 tarihinde saat:11.43’de Sencar Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Sencer Ö.’nün “Ha Komutanım, oğlunu GATA’ya götürüyormuş göz muayenesi için”, “Saat 15:30 – 16:00 arası burada olacak” dediği, H.A.Uğur’un “Senin yerinde doğru mudur” dediği, Sencer Ö.’nün “Doğrudur” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam o sıralarda görüşürüz” dediği, Sencer Ö.’nün “Sizi de istediğiniz saatte bekliyorum, önce de gelebilirsiniz” dediği, H.A.Uğur’un “O sıralarda gelirim ben de” dediği, Sencer Ö.’nün “Daha önce gelirseniz o şeyle, arkadaşla konuştuk ya, o konuları ben size şey yaparım”, “Peki gezdirenin yanında konuşabilir miyiz hani Sinan meselesini? Bi mahsuru yok herhalde” dediği, H.A.Uğur’un “Aaa olur mu canım tabiî ki”, “Sen bizim canımızsın ondan hiç şüphem, ben rahatsız oluyorum ben de bişeyler yapmak istiyorum” dediği, Sencer Ö.’nün “Estağfirullah. Hayır, efendim burası uygun olduğu için yani” dediği, 

Tape No: 4402, 27.11.2007 tarihinde saat: 12.53’de Serdar K. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Koçum benim naber iyi misin?” dediği, Serdar K.’nın “Sağolun Komutanım. İyi günler, saygılar” dediği, Serdar K.’nın “Ankara’da mısınız Komutanım?” dediği, H.A.Uğur’un “Döndüm evet Ankara’dayım” dediği, Serdar K.’nın “Evet Komutanım. Geçtiğimiz gün gönderdiğimiz herhalde bilgi yeterli oldu Komutanım. Tekrar” dediği, H.A.Uğur’un “Son derece faydalı oldu çok teşekkür ederim. Gayet güzel. Elinize sağlık” dediği, Serdar K.’nın “Sağolun Komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Doyurucu yani” dediği, Serdar K.’nın “Yarın müsait zamanınız var mı Komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Yarın bi toplantımız var Genkur’da ee Serdar ben seni arayayım sen ne kadar Ankara’dasın” dediği, Serdar K.’nın “Ben Cuma günü döneceğim Komutanım, Cuma akşamı” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım ben seni arayacağım bi şekilde bir yerde buluşuruz. Tamam mı koçum” dediği, Serdar K.’nın “Emredersiniz Komutanım. Ben emirlerinizi bekliyorum Komutanım” dediği, 

Tape No: 4403, 28.11.2007 tarihinde saat: 15.42’de Şeyda A. ile yaptığı görüşmede özetle; Şeyda A.’nın “Alo Kürşat Bey” dediği, H.A.Uğur’un “Ben şeyle görüştüm. Bülent’le görüştüm İngiltere’de. Kendisine de söyledim dediki nasıl olur mümkün değil. Mümkün işte bu böyle. Büyük bi sıkıntıdayız dedim biz de arkadaşları sürekli sıkıştırıyoruz. Şeyda Hanım’ı arıyoruz Nilüfer’i arıyoruz filan”, “Neticede ben hemen çözeceğim felan dedi ama nasıl çözecek bilmiyorum” Şeyda A.’nın “Kimle konuştunuz tamam çünkü ben ııı sizle konuştuğumuzda kendisini aradım ulaşamadım ama Nilüfer ben bi şekilde ulaşırım demişti” dediği, H.A.Uğur’un “Siz şimdi orda onun Bülent Bey’in sağ kolu olarak ne düşünüyorsunuz nasıl yapalım, yani bu bayağı sıkıntıya girdim ben hiç yaşamadım da böyle bişey”, “Bülent’e de aynısını söyledim çünkü. Biz sizden yine bugün bir haber bekleyelim”, “Mutlaka çözmemiz gerekiyor gerekirse başka bir kaynaktan ben Bülent Bey’e” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No: 4404, 28.11.2007 tarihinde saat: 17.36’da Şeyda A. ile yaptığı görüşmede özetle; Şeyda A.’nın “Kürşat Bey”, “İyiyim teşekkür ederim son durumdan haberdar etmek istedim sizi”, “Bu bizim meblağımızın kesin yarın hesabımızda olacağına dair” dediği, H.A.Uğur’un “Bi yazı geldi yani size ulaştı”, “Anladım anladım Şeyda Hanım. Bu güzel haberi sizden almış olalım böylece”, “Sıkıntılı başlayan her şeyin sonunda mutlaka güzel şeyler çıkar” dediği,

Tape No: 4406, 29.11.2007 tarihinde saat: 12.10’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Tamam şeyden akşam beni aradılar da İngiltere’den”, “Ondan sonra tamam, bugün için tamam dediler ben aradım dediler” dediği, X şahsın “Evet Başkanım” dediği, H.A.Uğur’un “Haberin olsun ona göre takip et yani” dediği, X şahsın “Ben saat 3’e kadar bekleyecektim, 3’ten sonra arayacağım çünkü o zamana kadar geçecekti ya onu bekliyordum” dediği, H.A.Uğur’un “Bu konuları sade sen bileceksin tabi” dediği, 

Tape No: 4407, 29.11.2007 tarihinde saat: 12.15’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; “Söyle Koçum” dediği, X şahsın “Başkanım tamam. Hesapta bugün işlemlerini hallediyorlar yarın da biz gidiyoruz. Yarın da alacağız” dediği, H.A.Uğur’un “Sen akşam gidin o zaman siz” dediği, X şahsın’ ın “Akşam gideceğim yani saat şeyimiz var zaten. Sabri Bey’le buluşacağım zaten” dediği, H.A.Uğur’un “Şimdi tabi şöyle de bir durum var. Gitmeden aslında bir görsem seni iyi olur çünkü buraya söyleyeceğin şeyler var, bi daha yaşamamamız gereken şeyler var” dediği,

 Tape No: 4408, 30.11.2007 tarihinde saat: 10.12’de X şahıs   ile yaptığı görüşmede özetle;X şahsın “Biz 34’teyiz. Şeyda Hanım’ın Nilüfer Hanım’ın selamları var size”, “Siz Merve Hanım’da bir zarf var demiştiniz ya bir ara”, “O Merve Hanım’da mı yoksa aldığımız zarf mıydı? Merve Hanım çünkü şeydeymiş, Bülent Bey ile berabermiş” dediği, H.A.Uğur’un “Ha anladım onu daha sonra bakarız, önemli değil o. Her türlü konuyu konuşuyorsunuz değil mi” dediği, X şahsın “Abi onlarla ilgili konuştuk herhangi bir şeyimiz yok, mutabakatız. Zaten Şeyda Hanım da pazartesi günü büyük olasılıkla Ankara’ya gelecekmiş” dediği, 

Tape No: 4409, 30.11.2007 tarihinde saat: 10.29’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Kürşat Albay adına arıyorum diye ararsın” dediği, X şahsın “Tamam” dediği, H.A.Uğur’un “Söylersin yani, bu konuda bir kişi dâhil bizim için önemlidir haberin olsun” dediği, X şahsın “Tamam Komutanım” dediği, 

Tape No: 4410, 03.12.2007 tarihinde saat: 12.50’de Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “Abi geleceğim dediniz bende bekliyorum, dün akşam hatta Talat abi ile konuştuk” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım, Talat abin neyi sordu hayırdır” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Hiç öyle aradı, ne yapıyorsun bir sesini duyalım dedi”, “Abi sizi rahatsız etmemek için aramıyorum dedim sizi”, “Olsun ara sıra ara dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Çarşamba akşamı, Çarşamba Perşembe Cuma”, “Oraya gelme durumumuz var hanımla tamamı”, “Ona göre sen bir şeyini yaptır, yerini yaptır” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Tamam Çarşamba Perşembe Cuma” dediği, H.A.Uğur’un “Cuma dokuzuncu kat” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Tamam oldu” dediği, H.A.Uğur’un “Bu konudan kimsenin haberi olmasın”, “Yani Talat bey dahil, şey dahil, ben burada da kimseye söylemiyorum çünkü”, “Ben o şekilde Çarşamba akşamı orda olurum” dediği, 

Tape No: 4411, 03.12.2007 tarihinde saat: 15.50’de Şeyda A. ile yaptığı görüşmede özetle; Şeyda A.’nın “Hatırlar mısınız bana bir tane mail gönder… bana değil de Bülent Beye göndermişsiniz 2 maddelik bir mail” dediği, H.A.Uğur’un “Evet” dediği, Şeyda A.’nın “Birinci maddesi ııı.. şimdi ben onu İngilizceye çevirdiğim için Türkçesini de tam olarak hatırlayamadım” dediği, H.A.Uğur’un “Ha ben biliyorum ne gönderdiğimi biliyorum ıı.. Onlarla ilgili biz şu anda bir çalışma yapıyoruz yani çalışma netleşmediği için ben size dönmedim” Şeyda A.’nın “Haa. Anladım. Ben de onu karşı taraftaki kişiyle paylaştım da karşıdaki adamcağız da bana bu bilgiyi çok detaylı…” dediği, H.A.Uğur’un “Ya biliyorum, biliyorum. Ben onun teknik detaylarını ilgili bir arkadaşımız çalışıyor ilgili firmanın içinde...” dediği, Şeyda A.’nın “Anladım” dediği, H.A.Uğur’un “Çok açık da söylemeyeyim” dediği, Şeyda A.’nın “Tamam” dediği, H.A.Uğur’un “Iıı.. o çalışıyor. Bize ulaştıracak, ulaştırır ulaştırmaz ben zaten sizinle kontak kurcam” dediği, Şeyda A.’nın “Tamam oldu. peki tamam bekleyelim o zaman” dediği görülmüştür.

Tape No: 4412, 03.12.2007 tarihinde saat: 15.10’da Hakan Şanlı ile yaptığı görüşmede özetle; H. Şanlı’nın “Yapma yaa. Günübirlik mi geliyorsun” dediği, H.A.Uğur’un “Yarın bi bi yere gitmem gerekiyo” dediği, 

Tape No: 4413, 04.12.2007 tarihinde saat: 15.52’de Şeyda A.ile yaptığı görüşmede özetle; Şeyda A.’nın “Iııı.. ben .....(1 kelime anlaşılamadı) şeyi hazırladım” dediği, H.A.Uğur’un “Hı hı” dediği, Şeyda A.’nın “Onu size e-mail ortamında mı göndereyim” dediği, H.A.Uğur’un “Yo yo, ben yarın akşam orda olucağım için, ordan elden Barbaros’a verebilirsiniz bir kapalı zarfın içerisinde” dediği, Şeyda A.’nın “Peki öyle yapıyorum o zaman” dediği, H.A.Uğur’un “Öylesi daha iyi olucak bizim için olur mu” dediği, Şeyda A.’nın “Tamam, tamam olur” dediği,

Tape No: 4414, 07.12.2007 tarihinde saat: 12.01’de Şeyda A.  ile yaptığı görüşmede özetle; Şeyda A.’nın “Kürşat bey merhaba nasılsınız Şeyda ben”, “Ee bu 4 kişinin isimlerini ben size nasıl gönderebilirim” dediği, H.A.Uğur’un “Aa onu ben müsait bir şeyi size bildireyim ondan sonra gönderin olur mu şimdi söylemeyin” dediği, Şeyda A’nın “Tamam oldu ben sizden haber bekliyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam ben bi ulaşacağım yere ulaşayım ordan size mutlaka bilgi veririm” dediği,  

Tape No: 4628 07.12.2007 tarihinde saat: 20.10’da Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; Bülent’in “Bir bilgi var bizdede, yani şirketin ……genel yapısı içinde önemli”, “Eee bu Barzani bölgesinde petrol yataklarından bir tanesini Te Pe A ya vermişler, bu bizim”, “Te Pe A ya ya vermişler, bu bizim Türkiye nin politikasına uygun mu değil mi, bildiğim kadarı ile biz onları ……. bu güne kadar onları kabul etmiyorduk …… girmiyorduk” dediği, H.A.Uğur’un “Net bilgimi” dediği, 

Tape No: 4702, 07.12.2007 tarihinde saat: 20.10’da Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle;   H. A. Uğur’un “…şimdi aldım sesinizi, bu aldığınız bilgi netmi” dediği, Bülent G.’nin  “Net, hatta bununla ilgili Londra dan geldi bu bilgi”, “Siz istiyorsanız o bilgiyi gönderebilirim meil ile şiyinize, yani Türkiye nin politikasına göre nerededir, biz neredeyiz onu …….. istedim” dediği, H. A. Uğur’un “Anladım böyle bir şeyin olma ihtimali bizim açımızdan yok, ama siz bana onu hemen meil ile gönderirseniz, benim meil adresime” dediği, Bülent G.’nin  “Benim açımdanda yok, çünkü öyle olsaydı ben o zaman girer kendim alırdım yani” dediği, H. A. Uğur’un “Doğru doğru söylüyorsunuz, doğru söylüyorsunuz, bana hemen gönderebilirmisiniz bunu” dediği, Bülent G.’nin  “Tabi bir ülkenin bir politikası varsa vardır, yada yoksa yoktur yani” dediği,

Tape No: 4629 07.12.2007 tarihinde saat: 20.12’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “He şimdi aldım sesinizi, bu aldığınız bilgi netmi” dediği, Bülent G.’nin “Net, hatta bununla ilgili Londra dan geldi bu bilgi”, “Siz istiyorsanız o bilgiyi gönderebilirim meil ile şiyinize, yani Türkiye nin politikasına göre nerededir, biz neredeyiz onu …….. istedim” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım böyle bir şeyin olma ihtimali bizim açımızdan yok, ama siz bana onu hemen meil ile gönderirseniz, benim meil adresime” dediği, Bülent G.’nin “Benim açımdanda yok, çünkü öyle olsaydı ben o zaman girer kendim alırdım yani” dediği, H.A.Uğur’un “Doğru doğru söylüyorsunuz, doğru söylüyorsunuz, bana hemen gönderebilirmisiniz bunu” dediği, Bülent G.’nin “Tabi bir ülkenin bir politikası varsa vardır, yada yoksa yoktur yani” dediği, 

Tape No: 4415, 11.12.2007 tarihinde saat: 15.22’de Hakan Şanlı ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “… sana ben mesaj çekmiştim daha sonra görüşemedik şimdi bu vatandaşın konusu ile ilgili yani çerez gibi olan bir şey konusunda sıkıntı çekmeye başladık Hakan haberin olsun”, “Adama benim söyleyecekte bişeyim yok yani ne diyeyim artık adam 1 sene olacak neredeyse”  dediği, H.Şanlı’nın “Abi İstanbul’dayım yarın Ankara’ya dönüyorum”, “Arayalım zaten görüşecez görüşürken o konuyu da bi şekilde halledecez” dediği, H.A.Uğur’un “Yani o halledelim o çok şeyde çerez gibi bir konuda bizim canımızı sıkacak şey olmasın yani” dediği, H.Şanlı’nın “Abi konuşalım yani herhalde halledecez tabi de”, “Konulardan değil konu tabiî ki halledecez …”dediği,  

Tape No: 4416, 13.12.2007 tarihinde saat: 13.14’de G.Levent Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; G.Levent Ö.’nün “Komutanım şeyin tayini çıkmış ee Orhan beyin”, “Merkeze almışlar komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Ya belliydi zaten canım onlar o iktidara yaranamadı” dediği, G.Levent Ö.’nün “Evet iktidara yaranamadı evet komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Geçireceklerini ben ona söylemiştim daha önceden biliyosun” dediği, G.Levent Ö.’nün “Evet komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Atatürkçü milliyetçi kim varsa hepsine geçirecekler burada anam kim olursa olsun fark etmiyo”, “Ankara’ya geldiğinde görüşelim burası büromuzu falan açtık”, “Açtım seninde yerin hazır ona göre” dediği, G.Levent Ö.’nün “ … görünmüyo komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Sonra söylerim”, “Çok güzel ama yani gelince göreceksin”, “Bizim eski çocukları aldım” dediği, G.Levent Ö.’nün “Hayırlı olsun komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Yerin hazır oğlum tamam mı” dediği, G.Levent Ö.’nün “Tamam komutanım” dediği,

 Tape No: 4417, 13.12.2007 tarihinde saat: 13.57’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “A biliyorum Ankara’da olduğunu bu son şeye baktım internettende ee 16 kişiyi değiştirmişler filan” dediği, X şahsın gülerek “Bizle ne alakaları var onların” dediği, H.A.Uğur’un “Ya herhalde öyle yani ee zaten uygun düşmezdi ben öyle bir şey görseydim üzülecektim yemin ediyorum sana”, “Olur mu böyle bir şeye ortak olunur mu böyle bir ihanete yani”, “Atatürk kafamıza vuracak balyozu öbür tarafta”, “Bizim şey bi senin elini öpmeye gelecek benim Btr’ci Ünal’ı tanıyorsun …” dediği, X erkek şahsın “Yarın biz biz şimdi şeye çıkıyoruz ee Gülümser’le birlikte Akay hastanesine gideceğiz randevu aldık”, “Telefonda şey yaparsa hangi kapıdan girerse ben onu orada karşılarım”, “Görüşürüz onla oldu” dediği,  

Tape No: 4418, 15.12.2007 tarihinde saat: 15.45’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Aa Havza’da radara yakalandım”, “Ondan sonra radar cihazım vardı ama kullanmıyordum ben ondan sonra bi İstanbulluyla biraz dikleştim o geçeyim sağ sol derken ee şey yaptım ee Samsun Emniyet Müdür Yardımcısının koruması benim arkadaşım tayinlerini ben yaptırdıydım”, “Aradım hemen telefon aradı Havza’daki işte müdürü de ee geçtim ondan sora işte ya bişey demediler”, “Ondan sonra da Giresun’a bir tayin yaptıydım Ordu’ya bi tayin onları da aradım oğlum dedim nerelerde radarlı varsa söyleyin dedim”, “Ya hav hava kararmadan gitmem lazım … saat 2 ile 4 arası şu radarda başlayacak uygulama dediler ona göre dediler”, “Gene de bişey olursa haberimiz olsun abi dediler”, “Ee ofistesin herhalde sesler geliyo” dediği, H.A.Uğur’un “Ha ofiste ofiste abi inşaat devam ediyo ya” dediği,  

Tape No: 4419, 15.12.2007 tarihinde saat: 22.12’de Aytekin Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Aytekin Ö.’nün “Şeyleri bırakmayız biz dedim bi tane abim sana da güzel bir müjde vereyim”, “Ben sana hem Genel Kurmay’daki ee kontak pointi belirledim öbür konuda”, “Hemde konuları belirledim tamam mı”, “Ben seni ee cepten mi arayım iş yerinde Pazartesi günü”, “Yoksa Pazartesi öğleden sonra görüşür müyüz ne yaparız ben sana bir kâğıt hazırladım hangi konuları” dediği, H.A.Uğur’un “Ben Pazartesi günü anladım” dediği, Aytekin Ö.’nün “Konular net belli oldu”, “Net belli oldu tamam mı ondan sonra onu da şeyden öğrendim yani gizli mizli dedim at oldu abi at biz dedim SG’ye ait ne varsa onları çıkartcaz ee bende dedim o konuda işbirliği yapacağım” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım tamam koçum benim” dediği, Aytekin Ö.’nün “Onun üzerine o gizli mizli bişey yazmışlar işte onu çıkartıp verdiler ben sana şimdi onları hangi konularda olacağı belli ve senin işine yarayacak konular var üç beş tanesinde”, “Tamam mı abiciğim bir de şöyle ee oradaki kontak noktası da belli”, “Artık ona sen nasıl istersen ona şey yaparsın” dediği, H.A.Uğur’un “Canım benim Pazartesi günü mutlaka görüşürüz” dediği görülmüştür.  

Tape No: 4630, 17.12.2007 tarihinde saat: 13.16’da Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “… şimdi bana ordaki bütün telefon numaralarını bi listele”, “Kimin kime ait olduğunu da yaz yalnız mesela özellikle o şeyinkini yaz Merve’nin kini”, “Tamam Merve Nuray bilmem ne falan diye”, “Şirketin ana şeyini yaz eee sabit telefonunu”, “Bülente ait olanları filanda yaz bana bi gönder onu” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Faksmı” dediği, H.A.Uğur’un “Faksta olabilir, bi saniye bi dakka, Eyup.. ..(anlaşılmadı)…., ben sana faks numarasını bildireyim iki dakka sonra sen hazırla” dediği, 

Tape No: 4421, 17.12.2007 tarihinde saat: 15.05’de Aytekin Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Aytekin Ö.’nün “Abi ben sana onu bayramdan sonra direk kendim getireyim akşam çünkü Bodrum’a yola çıkacağız ya” dediği, H.A.Uğur’un “Bu akşam mı” dediği, Aytekin Ö.’nün “Bütün iştir bu akşam çıkıyorum ben ya bütün işleri bitirmeye çalışıyorum işte …” dediği, H.A.Uğur’un “Hayır hayır ben ben sana sen bana bir yer söyle ben hemen ulaşıp alayım senden bayramda sizde kalmasın” dediği, Aytekin Ö.’nün “Hayır o şey birlikte ondan abiciğim ya birlikte”, “Gidemedim oraya gitsem oradan kendim eve getirecektim de daha henüz gidemedim gidemeyeceğim de şimdi Ankara’da … geçen” dediği, 

Tape No: 4422, 18.12.2007 tarihinde saat: 13.51’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şimdi Pazartesi günü önümüzdeki Pazartesi günü ya da Salı günü ee vatandaş Bingöl’den dönecek”, “Döndükten sonra gidip onunla görüşeceksin bürosunda” dediği, X şahsın “Bürosunu falan bilmiyorumda” dediği, H.A.Uğur’un “Onun bürosunu bende tam hatırlamıyorum ama o zamana öğreniriz onu zaten telefon numarasıda var”, “Yani beraber görüşmemiz şu açıdan uygun değil ee onun kredisini fazla yükseltmek istemiyorum yanında anladın mı dediğimi”, “Önce sen bi görüşürsün doymazsan biz gireriz devreye” dediği, X şahsın “Bir de burda siyasi bi ee oluşum falan şeyi var Namık albay ee bu” dediği, H.A.Uğur’un “Ya boşver onları telefonda şey yapmayalım boşver” dediği,

Tape No: 4423, 19.12.2007 tarihinde saat: 10.18’de Halil M. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un "Şimdi Pazartesi günü önümüzdeki Pazartesi günü ya da Salı günü ee”, “Şöyle söyleyeyim elimizde acil bir şey var aa”, “Ayın 11’inde de İsrail’den bir heyet gelecek bu heyetle sizin mutlaka görüşmenizi istiyorum”, “Sizi şimdi Ocak ayının 1’inden itibaren ameliyat durumunuz var ya”, “Ayın 11’inde 11’inde İsrail’den heyet geliyo ben sizin mutlaka görüşmenizi istiyorum ama bundan önce”, “Sizin bir konuya vakıf olabilmeniz açısından beraber bi çalışmamız lazım” dediği, Halil M.’nin “…Atilla’cığım ben ee bayramdan sonra bana telefon aç istediğin gün müsait olduğum gün” dediği,

Tape No: 4425, 26.12.2007 tarihinde saat: 12.15’de Sencer Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Sencer Ö.’nün “Ha. Komutanım, şimdi arkadaşımı aradım”, “Detayları not ettirdim, “Bu bizim yapacağımız iş diyo Ben derhal işe el atıyorum diyor ve en kısa sürede bilgi veriyorum diyor”, “Dedim ki çok ivedi, ıı.. ihalelere girecekler, işleri var, güçleri var bu sebepten dolayı iş yapamıyorlar” dediği, H.A.Uğur’un “Sağol canım benim” dediği, Sencer Ö.’nün “Hemen bitirip İstanbul’a yolluyorsun dedim” dediği, H.A.Uğur’un “Sağol canım benim sağol. Çok teşekkür ediyorum” dediği, 

Tape No: 4426, 28.12.2007 tarihinde saat:11.46’da İsmail….. ile yaptığı görüşmede özetle; İsmail’in “Abi 2006/872”, “872 İki bin altı’ya sekiz yüz… beşinci bölge idare” dediği, H.A.Uğur’un “Çok teşekkür ediyorum tamam …” dediği,

Tape No: 4427, 31.12.2007 tarihinde saat: 12.46’da Ali E. ile yaptığı görüşmede özetle; Ali E.’nin “İyidir burayı tamamen bitirdik bi Ankara’ya kaldı” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyom biliyorum şimdi buradan biz şey bulduk bir tane adam bulduk bu şey Güvenlik Müdür yardımcısı bizim bir arkadaşımızın kankası gibi çok sağlam”, “Aa o çocuk bizzat kendisi ilgileniyo ee tahmin ediyorum hemen yarından sonraki gün İstanbul’a” dediği, Ali E.’nin “Yani inşallah Perşembe inşallah Perşembe günü tamam derlerde bizde geliriz yani”, “Yani aman abi artık şu işi halledek aa kiralar iki aylık kira yeni kira bedeli geldi” dediği, H.A.Uğur’un “Yani her taraftanda haber salıyo millet işte dediğin gibi bekletiyoruz herkesi beklesin falan dedik” dediği, Ali E.’nin “Ya işte işte şunu bi halletsek ondan sonra saldıracağız bi yere de çıkamıyoruz elimizde bişey olmayınca”, “İnşallah Perşembe’ye şu işi hallette iyice çünkü kuruduk yani”, “Bir an önce işe başlamamız lazım” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyorum abi bütün gücümüzle ona uğraşıyoruz sen hiç merak etme yani tamam mı”, “Çokta iyi bir adam bulduk içerden” dediği,  

Tape No: 4428, 01.01.2008 tarihinde saat: 22.03’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ve şöyle dışarıda ben size şunu söyleyim yani bizim gücümüz olmasa, güçlü olmasanız herkes sizi yer” dediği, A. A.’nın “Dışarı öyle göründüğü gibi” dediği, H.A.Uğur’un “Biz şimdi emekli generallerimizden emekli albaylarımızdan bir sürü adam görüyoruz buralarda bi görseniz acırsınız yani. Ama Allah’a çok şükür bizim vizyonumuz belli şeyimiz belli, bizim kafamız her zaman dik yani çok şükürler olsun öyle diyim”, “Bu kurduğumuz yerden sonra maddi olarak zaten çok güçlüyüz” dediği, A. A.’nın “Hele gel Erciyes’e çıkalım” dediği, H.A.Uğur’un “Daha da güçlü duruma geldikten sonra siyasete gümbür gümbür, kimseye minnetimiz olmadan gebeliğimiz olmadan kendi gücümüzle paramızla pulumuzla gireceğiz. Niyetim o. Onları daha detaylı inşallah anlatacam”, “Valla Levent Ağa gelince anlatırım iyi heralde yani. Para kazanamıyor ondan sonra. O yanında çalıştığı bi herif var onun”, “Para kazanamıyor ondan sonra. Bana bişeyler söyledi ben pek olumlu bakmadım. Kendisine de söyledim, Mart’a kadar bi düşün filan dedi. Yani gelince detaylarını anlatırım o bize o iş olmaz yakışmaz yani o tür şeyler. Baktım biraz zaruret içerisinde gördüm yani benim gördüğüm o. Onun dışında çok fazla görüşmüyoruz yani. Görüşemiyoruz daha doğrusu öyle diyim. Yani ancak işi” dediği, A. A.’nın “Hayırlısı bakalım Abi 2009’a kadar dünya ne olacak” dediği, H.A.Uğur’un “Yo hayır sadece 2009 için demiyorum bunun 2013’ü var, 2 bin bilmem Allah bize can sağlığı verdikten sonra devam edeceğiz Allah’ın izniyle” dediği, A. A.’nın “Ankara’dan şey olmasına rağmen riske giriyoruz bazı şeylere ama”, “Yok Abi riske girecek bir adam değil ya” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyorum biliyorum komutanım. Yok kesinlikle değil bi de ben size söyleyim geçmişi belli yani o herifin ben, biz Harp Okulu’nda boğazını sıkıp atacaklarımızdan birisiydi pezevenk yani. Çok açık ve net, aşırısıydı hem de yani” dediği, A. A.’nın “Ama şimdi de başka tarafa gidiyor biliyor musun” dediği, H.A.Uğur’un “Başka taraf derken” dediği, A. A.’nın “Tam tersine bu Müslüman kardeşler” dediği, H.A.Uğur’un “Ya komutanım ne işi var onun başka tarafta  Katrandan olur mu şeker komutanım boşver ya” dediği, 

Tape No: 4429, 04.01.2008 tarihinde saat: 14.22’de Ayhan…. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Efendim Ayhan” dediği, Ayhan’ın “Aa komutanım tamam … evrağı göndeririz Genel Müdürlüğe gitti bilginiz olsun”, “Ordan ee takip etmemi ister misin” dediği, H.A.Uğur’un “Yok ordan gerek yok ordan ben halledicem” dediği, Ayhan’ın “Tamam eğer bişey olursa Daire başkanı arkadaşımda var”, “Adnan MUTLU var orada başka Emniyet Müdürleri var”, “Şey olursa haberim olsun” dediği anlaşılmıştır.  

Tape No: 4430, 05.01.2008 tarihinde saat: 16.55’de Osman S. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Hamdolsun, bizler de iyiyiz, ne yaptın yeni proje har halde giriyor gündeme” dediği, Osman S.’nin “Yeni proje giriyor, evet, işte artık tanıtımları yayınlıyoruz”, “İnşallah 14 yetişebilirsek 14 Pazartesi” dediği, H.A.Uğur’un “Her türlü destek ee hazır yani, bu konu çünkü gündeme şey gibi oturacak yani, öyle görülüyor”, “Hayırlısı olur, şeyi bıraktık mı hocam, Pusatı bıraktık” dediği, Osman S’nin  “Pusatı bıraktık” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım öyle olması gerekiyordu”, “Hafif kaldı ya” dediği, Osman S.’ın “Girdik böyle bir şeye” dediği, H.A.Uğur’un “Bi de böyle bir konu Türkiye’de şu anda hiç işlenmedi”, “Şey değil, net olarak bazı şeylerin belirginleşmesi lazımdı” dediği, 

Tape No: 4431 05.01.2008 tarihinde saat: 18.06’da Bülent….  ile yaptığı görüşmede özetle;; H.A.Uğur’un “Tamam. Şey ne zaman geliyor Bülent Bey malum arkadaş” dediği, Bülent’in “Hı geliyor söyleyeceğim” dediği, 

Tape No: 4432, 05.01.2008 tarihinde saat: 19.58’de İsmail A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Bi şey yapıyor musunuz? Komutanım nasıl o arkadaşla beraber misiniz” İsmail A.’nın “Yok ayrıldım Atilla neden ayrıldım” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım, bişey mi oldu” dediği, İsmail A.’nın “Yok yok çocuklar çok üzüldüler, abi İSKİ ile iş aldı bunlar”, “Ondan sonra adamlar ondan sonra bizim broşürü görünce oo paşa ne arıyor, paşa yok dimi bu grupta, danışman ha buda, düşene biliyor musun” dediği, H.A.Uğur’un “Kim soruyor bunu” dediği, İsmail A.’nın “Orda ki İSKİ’deki Genel Müdürün danışmanı” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyorum biliyorum” dediği, İsmail A.’nın “Ulan dağda bayırda anamız ağladı ya anamız ağladı ya” dediği, H.A.Uğur’un “Komutanım biz bunların hepsinden hesap sorarız, hesap sorarız siz hiç merak etmeyin” dediği, İsmail A.’nın “Hesabı sorulacak bunların” dediği, H.A.Uğur’un “Ciddi söylüyorum” dediği, 

Tape No: 4434 07.01.2008 tarihinde saat: 13.35’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Numaralarım genelde başka olur tabi seninki sağlam biliyorum biz değiştirdik numarayı, ne var ne yok, ne yapıyorsun, birincisi iki şey söyleyeceğim bir eee tebrik ediyorum gayet güzeldi ee o günkü şey”, “İkincisi malum yerin en büyüğü ile görüştük ancak şöyle seçenekli şeyler istememiz lazım ee senle ilgili seçenek sunmamız lazım, anladın mı ne demek istediğimi”, “En yukarı ile görüştüm çünkü ben eee yani saygı olayında hiç şüphesi olmasın insanlar istedim”, “Üçüncü söyleyeceğim de şu, sizin oralarda bol bol şey operasyonu filan yapılıyor böyle işte ee PKK, Hizbullah filan”, “Bizim koruma kararımız devam ediyor, devam etmesi için de bazı şeyler lazım, argümanlar”, “Oraya, araya bir yere sıkıştırsan iyi olur” dediği, 

Tape No: 4704, 07.01.2008 tarihinde saat: 18.02’de Barbaros ile yaptığı görüşmede özetle;  H. A. Uğur’un “Ne zaman yolcu ediyosun vatandaşı” dediği, Barbaros’un “Abi Erdemle gitti o,”, “Antalyadaki misafirlerde vardı kulüpte, hepsi beraber gitti yedi uçağına biniyolar”, “Bizim şoför alcak,”, “Bayram alcak” dediği, H. A. Uğur’un “İner inmez alacak o zaman sen bayrama benim numaramı ver bi numara vereyim ben sana…..”, “…beşyüzbeş…”, “Yediyüz yirmi iki”, “Onyedi onsekiz.. (0505 722 1718)”, “Tamammı? Yada Bayramın numarası varmı sende” dediği, Barbaros’un “Var abi”, “Bizimkinin onyedisi abi”, “İkibinonyedi”, “Sıfır beşyüzkırküç”, “Dokuzyüzyedi”, “İkibinyedi (0543 907 2007)” dediği, H. A. Uğur’un “İkibinyedi olmaz, dokuzyüzyedi çift sıfır onyedimi? (0543 907 0017) “Ben sana bide numara vereyim benim başçavuş var onun numarasını veriyorum onu arasın, tamammı.”, “Bi dakka ıı ımm yavuz, Yavuz başçavuş Yavuz bey de sen ona Yavuz tamammı..”, “Eeeee telefon numarasıda benim burada şirket içi olduğu için şey.. iki bin bilmem ne filan diye yazıyo. Yavuz senin numaram kaç oğlum yaaa.” dediği, Yavuz’un “Beşyüzbeş ikiyüz onüç yetmişbir yirmi üç (0505 213 7123)” H. A. Uğur’un “Beşyüzbeş…”, “İkiyüz onüç,”, “Yetmişbir yirmi üç(0505 213 7123)”, “Burdan Yavuz beyi arasın Bayram”, “Ee desinki; aldım misafiri geliyorum desin, o kadar sölesin tamammı gardeşim” dediği,

Tape No: 4634 07.01.2008 tarihinde saat: 18.02’de Barboros Hayrettin Altıntaş/Yavuz ile yaptığı görüşmede özetle; Yavuz’un “Beşyüzbeş ikiyüz onüç yetmişbir yirmi üç (0505 213 7123)” dediği, H.A.Uğur’un “Ee desinki; aldım misafiri geliyorum desin, o kadar sölesin tamammı gardeşim” dediği,

Tape No: 4436 07.01.2008 tarihinde saat: 18.38’de Emrah….  ile yaptığı görüşmede özetle; Emrah’ın “İyidir abi müsaitmiydiniz” dediği, H.A.Uğur’un “Aaaaa bu telefondan konuşabilir miyiz konuşma bunla. Senin numaran çıktı ben seni arayacağım ordan” dediği, 

Tape No: 4437, 09.01.2008 tarihinde saat: 11.29’da A. AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; A. A.’nın “Her şey 2009’a göre biz ayarladık ondan sonra” dediği, H.A.Uğur’un “Her şey hiz merak etme Paşam, hiç merak etme gelince konuşacağız inşallah” dediği, A. A.’nın “2009’da görelim mevlam neyler neylerse güzel eyler” dediği, H.A.Uğur’un “Allah’ın izni ile inşallah, görüşmek üzere saygı sunuyorum” dediği, A. A.’nın “Abi saygı sunuyorum saygı bizden abi” dediği,

 Tape No: 4438 09.01.2008 tarihinde saat: 12.49’da Barboros Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “… Şeyin şimdi ben sana söyleyim, Şeyda nın haberi var gerçi ama sana söyleyim, yarın akşam için iki oda”, “Yalnız şeyi unutma özellikle, bazen geliyoruz öyle olmuyar, bir tanesi benim için olacak”, “Bir tanesindede iki yatak olacak”, “Yani bir tanesinde iki yatak, iki kişi kalacak, birinde sadece benim için olacak”, “Ama mutlaka dokuzuncu kat olsun olurmu”, “Sen bunları bir ayarla şeyin haberi var zaten Şeyda nın haberi var”, “Bülent in de haberi var ama sen ayarla sen ayarlayınca düzgün oluyor”, “Üç günlük yap”, “Bir tanesi mutlaka iki oda olsun, şey iki oda diyorum iki yatak olsun” dediği,  

Tape No: 4439 09.01.2008 tarihinde saat: 14.19’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Koçum kararını verdin mi” dediği, X şahsın “Komutanım listeler gelmedi bize, önümüzdeki hafta gelecekmiş” dediği, H.A.Uğur’un “Sen boş ver listeyi misteyi, yani anda kafamızdaki düşünce ne düşünüyoruz biz ne istiyoruz biz onu bilelim önce, benim yarın randevum var adamla” dediği, X şahsın “Komutanım başkanlıkta, harekat başkanlığında olabilir”, “Personel, personel başkanlığında da olabilir”, “Yani benim şimdi aklımdan İstanbul geçiyor, ordan da çekiniyom nolur nolmaz” dediği, H.A.Uğur’un “Bizim açımızdan iyi olur, yani Ankara en iyisi ancak Ankara olmaz da, öbür, illa Ankara olmayacaksa bizim açımızdan senin açından da süper olur”, “Orda bir takım merkezlerimiz var, şeyimiz var falan neyse yani” dediği, X şahsın “Yoksa yani ee zaten Asayiş Şube falan filan onlar”, “Ha ha 640 kilo Potasyum Nitrat A4 karışımı”, “Havaya uçurduk Kanas, Kaleş, işte buna benzer bir sürü şey” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No: 4440, 10.01.2008 tarihinde saat: 19.07’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Koçum biz yerimiz belli olmasın diye uğraşıyoruz, sen telefonlarda yerimizi belli ediyorsun, yapma böyle”, “Öyle yapma yapma” dediği, X şahsın “E ne yaptım ki” dediği, H.A.Uğur’un “Anladın mı dediğimi, biz yerimiz belli olmasın istiyoruz, nerdeyiz neredeyiz, telefonda melafonda eee telefonda yapma bunu”, “Sıkıntılıyım zaten yapma yani tamam mı? Çakacaklar bir gün ondan sonra üzüleceksin” dediği, 

Tape No: 4441, 10.01.2008 tarihinde saat: 20.32’de Bülent…. ile yaptığı görüşmede özetle; Bülent’in “Ondan önce bir şey rica edeceğim sizden”, “Rica edecem de önemli olduğunu düşündüğüm için arıyorum” dediği, H.A.Uğur’un “O zaman bu telefonu kapatayım, ben başka bir numaradan arayacağım Barbaros’u ondan sonra alim sizi” dediği, 

Tape No: 4443 15.01.2008 tarihinde saat: 16.42’de Lütfü V. ile yaptığı görüşmede özetle; Lütfü V.’nin “Ya şimdi ben şeyi ee bi paylaşayım istedim bugün bizim bi patron çağırdı”, “Aa ara patronları yardımcıları bi herkesi birilerini birer oynattı o var”, “Bi de dört daire başkanını” dediği, H.A.Uğur’un “Bunları hiç şey yapmayalımda ee”, “Yarın mutlaka çay içmemiz lazım”, “Burda çay içmemiz lazım” dediği, Lütfü V.’nin “Ben çünkü on on buçukta da eski kuvvet komutanlarına gideceğim aa” dediği, 

Tape No: 4444 15.01.2008 tarihinde saat: 18.23’de Barbaros/Bülent… ile yaptığı görüşmede özetle; Barbaros’un “Bülent bey görüşecek” dediği, H.A.Uğur’un “…dediğiniz gibi çıktı aa ben ayrıca” dediği, Bülent’in “Yüzde elli bişey değil” dediği, H.A.Uğur’un “Tabi tabi tavsiyelere de uyarak hiç bişey yaptırttırmadım” dediği, Bülent’in “Yok yok yani gerek yok ki yüzde elli’de ne gereği var” dediği, H.A.Uğur’un “Zaten öyle söyledi doktorumda dedi ki … gerek yok aa bende …” dediği, Bülent’in “Yani yüzde altmış’a bile gerek yok yani yüzde altmış’ın üstünde ancak belki düşünülebilir”, “Yani yüzde elli zaten normal bişey değil ki yani”  dediği, H.A.Uğur’un “Çok teşekkür ederim biz iyiyiz bizim yarın ee şey alacaz spagetti makarna yiycez yarın” dediği, Bülent’in “Evet ben size başka bende de bir takım bilgiler oluştu” dediği, H.A.Uğur’un “Ha ha ha ha” dediği, Bülent’in “Onu deyim bi şekilde bi aktarmak istiyorum o konuyla ilgili”, “Onu yarın yaparız artık bi ara bi yerden bi telefonla” dediği, H.A.Uğur’un “Yarın şey yaparız sabit telefondan yaparız” dediği,  

Tape No: 4445 15.01.2008 tarihinde saat: 15.14 İbrahim… ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Gardaşım benim, sabit numaran var mı” dediği, İbrahim’in “Tabi tabi tabi tamam komutanım ben gelmeden ararım, akşam geliriz, sivil geliriz sayın komutanım”, “İsterseniz gündüz şekilli de gelebilirim, önde motosikletler, arkada koruma aracı”, “Komutanım Ata Paşam gidiyor,  arkadaş emekli oldu”, “İyi oldu komutanım, iyi oldu yani, şöyle iyi oldu, arkadaşın kimseye hayrı yoktu bir” dediği, H.A.Uğur’un “İkincisi, Ata Paşamın önü açıldı”, “Bu vesile ile yani terfisinin önü açıldı, biz olaya bu açıdan bakarız, gerisi fasa fiso”  dediği, İbrahim’in “Ya ya ya çok iyi oldu Tümgeneralliği garantiledik İbrahim falan diyecek hali yok”, “Allah utandırmasın, şu var komutanım, orda ki vazifenin hakkını vermek var ya”, “İşi rölantide komutanım böyle şey olur mu”, “Onun için, Allahın izni ile seste gelir, inşallah” dediği, H.A.Uğur’un “Bi de, bi de tabi eee yani hesap kitap işi bu işler” dediği, İbrahim’in “Bizim hesabımız buradan oluyor” dediği, 

Tape No: 4705, 15.01.2008 tarihinde saat: 18.43’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle;  H. A. Uğur’un “Şu anda güvenilir yerdeyiz güvenilir kanaldayız” dediği, Bülent G.’nin  “Ama ben dilim ha ha” dediği, H. A. Uğur’un “Öylemi” dediği, Bülent G.’nin  “Artık yarın yapsak olurmu” dediği, H. A. Uğur’un “Olur yarın sabahtan bi görüşmemiz var ilgili yerle de onun için”, “Orayla ilgilimi yani” dediği, Bülent G.’nin  “Hı hı”, “Kaçta” dediği, H. A. Uğur’un “Yarın sabah 9 da büroma gelecek vatandaş” dediği, Bülent G.’nin  “Aaa peki o zaman başka bişiy yaparım ben tamam” dediği, H. A. Uğur’un “Maillerimiz de güzel mail blekböri de güzel” dediği, Bülent G.’nin  “Evet ha anladım ordan peki biraz sonra yaparız o zaman bi yarım 20 dakkika sonra” dediği,


Tape No: 4706, 15.01.2008 tarihinde saat: 19.20’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; Bülent G.’nin  “Ben öbür benim yabancıdayım” dediği, H. A. Uğur’un “Tamam” dediği, Bülent G.’nin  “Arar mısınız yoksa” dediği, H. A. Uğur’un “Yabancı derken geçen günkü mü” dediği, Bülent G.’nin  “Yurtdışı olan varya bitane  ” dediği, H. A. Uğur’un “Haa onu onu ben bilmiyorum”, “Hayır şimdi şöyle şu anda sizin yanınız normalse iyiyse benim bu iyi sizinki de iyi onu biliyorum” dediği, Bülent G.’nin  “Aa tamam o zaman canım hani bi üç dört tane arkadaş vardı bi sorgu sual ediliyodu”, “Onlardan oo başındaki adam”, “Ergun ismli birisi” dediği, H. A. Uğur’un “Evet hıhı biliyorum” dediği,  Bülent G.’nin  “Soyadı da biliyosunuz BIÇAKlı mıçaklı bişey”, “Bütün pürüz orda” dediği, H.  A. Uğur’un “Yani onu biliyorum ee şöyle diyim size o pürüz le ilgili bir başka rütbeli daha çıktı ortaya”, “Onlarla kanka olan, onlarla çok samimi olan ve mali durumuda oldukça iyi olan”, “Onuda tespit ettik biz bakım görevlisi birisi”, “Yarın sabahleyin benim gelecek olan misafirle zaten bunların hepsini detaylı olarak masaya yatırıcaz” dediği, Bülent G.’nin  “Simdi öbür tarafta sivil bir teknikte birisi var onlar beraberlermiş Evren Y. diye”, “…Bu sivil. Bu ikisi bu tezgahı yapmışlar” dediği, H. A. Uğur’un “Anladım Anladım bizim yarın bunla ilgili bütün çalışmamız ben size akşamüzeri”, “Yarın akşam ııı bilgi vericem bu konuyla ilgili nooldu  ne bitti diye” dediği, Bülent G.’nin  “Hatta birde şey var bu maviden”, “aa Cem PePe başı başkanı varmış 2, 3 yıldız Atilla”, “Yani o bu işi öbür tarafa çekmiş”, “Almanya ya doğru” dediği, H. A. Uğur’un “…anladım ama bu arada tabi bizim görüştüğümüz taraf dik durursa biraz zor yaparlar yani”, “Öylede görünüyo” dediği, Bülent G.’nin  “Birde bir yıldız Adnan D. den de diye birisinden bahsederler” dediği, H. A. Uğur’un “Hmmm o neymiş nerenin mavimi o da” dediği, Bülent G.’nin  “Yani burada şimdi ya ortada sorun yani yaratanlar ve yanlış bilgilendirilen bunlar”, “Tek yıldızlı Adnan öbürüde Atilla” dediği, H. A. Uğur’un “Anladım şimdi tabi yeni şeyle bu spagetti yeni ııı sosu sunduğu zaman”, “Yeni sosu sunmadan önce önce brifing verecez yani bilgilendirme yapıcaz her tarafı”, “Ama şöyle tabi diicezki bu bilgilendirmeye bu sosun yeni sosa rağmen yinede yanlış şey yapılırsa Türkiye ye zarar gelmesi gelmemesi açısından biz de gereken her şeyi yaparız şeyini de vericez ortaya koyacağız o şerhi” dediği, Bülent G.’nin  “Bide bu Payalacılar var biliyosunuz”, “Payala yapanlar var başka bişey varya”, “Orda da incelemeye teknik başlamışlar” dediği, H. A. Uğur’un “Başlatmışlar mı çalışmayı” dediği, Bülent G.’nin  “Beyazda başlamış ve bide öbür sivil kuruluşta başlamış dosyalar açmışlar orda”, “Şimdi Teknik çalışma yapıyorlarmış ….” dediği,

Tape No: 4453 16.01.2008 tarihinde saat: 15.26’da Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Iıı ama yani ııı ortalık iyi güzel karışıyo iyi oldu yani” dediği, Bülent G.’nin “EE karışması o iki adam var onlar ordan giderse” dediği, H.A.Uğur’un “Net net yani yani gelince anlatıcak Eyüp bey çok güzel çok çok güzel” dediği, Bülent G.’nin “Olmicak bişey yaptılar yani” dediği, H.A.Uğur’un “Aynen öyle” dediği, Bülent G.’nin “Çılgınlık yani intihar” dediği, H.A.Uğur’un “Aynen öyle ve detaylar gelecek gayet güzel gidiyoruz” dediği, Bülent G.’nin “Bide bu bu şey İspanyolların payalası güzeldir biliyosun”, “Ya orda da aşçıbaşı işte eee malzemelere bakmağa başlamış” dediği, H.A.Uğur’un “Hı hı hı hı haberimiz var ondanda biliyoruz” dediği, Bülent G.’nin “Ona ne oluyo bi bakmak lazım” dediği,  

Tape No: 4446 16.01.2008 tarihinde saat: 20.54’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Paşam hayırlı Uğurlu olsun Allah utandırmasın”, “Biz bizler işin neticesine bakan insanlarız yukardakinin hesabına hiç birimizin aklı ermez”, “Ama ama bu inanılmaz hayırlı bir haber yani o kadar mutlu oldum ki”, “Di diğeri bizi ilgilendirmiyo zaten”, “Ne zaman hemen başlıyorsun herhalde dimi”, “Bize düşen ne varsa biz hazırız her türlü konuda” dediği, X şahsın “Sağol … zaten” dediği, H.A.Uğur’un “Ee ne dersen ne dersen ekibimizle de geliriz her şekilde emrindeyiz yani haberin olsun” dediği,  

Tape No: 4447 16.01.2008 tarihinde saat: 21.14’de A A. ile yaptığı görüşmede özetle; A A.’nın “Sizin işler iyi değil mi abi” dediği, H.A.Uğur’un “İyi iyi çok güzel gelince anlatırım inşallah” dediği, A. A.’nın “Onların adamları ile samimi,  oturmalara gidiyor falan bende hepsine … tabi, notu al kimseye söylemedim amma” dediği, H.A.Uğur’un “Paşam sen canını sıkma ben farkındayım ben anladım ama bu derece geri zekalı adam o zaman ya” dediği, A. A.’nın “Tam bir geri zekalı abi ya, abi bizim ahdi vefamızdan işte arkadaşımız dememiz, efendim işte Harp Okulundan bizim büyüğümüzdür, abimizdir”, “Her şey 2009’a göre biz ayarladık ondan sonra”, “2009’da görelim mevlam neyler neylerse güzel eyler” dediği, 

 Tape No: 4451 18.01.2008 tarihinde saat:11.01’de İbrahim….  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Gardaş, Ahmet’e iki gündür ulaşamıyorum, cep telefonu cevap vermiyor, hayırdır inşallah dedim, senin bildiğin bir şey mi var”, “Allahu ekber, geçen yaptığınız toplantı nasıldı eee hani dedin ya siz” dediği, İbrahim’in “Hı hı yani eee ben iki üç senedir burada Jandarma Personelinin mevcut konumundan bi geriye düşmesine müsaade eder miyim sayın komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Ya istirham ederim, uzun kas yapısına sahip kardeşim benim” dediği,

Tape No: 4448 18.01.2008 tarihinde saat: 19.20’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Önce şeye mi gideceksin yukarıya mı” dediği, X şahsın “Ee komutanım 22 ben direk oraya gelcem” dediği, H.A.Uğur’un “Yakında her her tarafa türban satmaya başlayacağız türban baya kadın üstü hale geldi”, “Gıdım gıdım bu hale getirdiler biz ikaz ettik biliyorsun zamanında kimse inanmadı”, “İkaz edenlere kötü dediler şimdi herkes ee kuyruğunu sıkıştırdı apuş arasına ne bok yiyceğini düşünüyo”, “Yok çok zor artık yani ısın ısındı kurbağa ısındı artık ürüyo neyse hayırlısı olsun koçum var mı bir isteğin” dediği,  

Tape No: 4442, 22.01.2008 tarihinde saat: 20.35’de Bülent…. ile yaptığı görüşmede özetle; Bülent’in “O arkadaşlardan birini getireceğim bi dinleyin çünkü” dediği, H.A.Uğur’un “Arkadaşlar derken eee” dediği, Bülent’in “Yabancı” dediği, H.A.Uğur’un “Yarın görüşeceğimiz arkadaşlar mı” dediği, Bülent’in “Hayır hayır değil bu şey” dediği, H.A.Uğur’un “Spagetti mi, spagetti mi” dediği,

Tape No: 4449, 22.01.2008 tarihinde saat: 13.35’de Mustafa A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şeyi falan gözaltına almışlar işte büyük bi operasyon yapmışlar ee öyle lanse ediyorlar işte Veli Küçük ve diğerlerini gözaltına almışlar” dediği, Mustafa A.’nın “Hiç haberim yok ya şimdi sizden duyuyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Ha anladım ya şimdi gözaltına almışlar güya işte Ergenekon ee safsatası falan diye”, “Ha bi yani durum nedir bi öğrenirseniz en azından yani bizi ilgilendiren bişey var mı onu” diyerek kendisinin örgütle  bağlantısının tespit edilip edilmediğini öğrenmeye çalıştığı,

Tape No: 4450, 23.01.2008 tarihinde saat: 17.25’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Komutanım hiz bi sorun yok ben şeyin yanındaydım, eeee Z nin yanında”, “Bi sorun yok komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Z ile görüştün mü” dediği, X şahsın “Evet komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “O konuyu görüştün mü” dediği, X şahsın “Yok komutanım orda şey vardı, yukarda”, “H var ya komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım anladım” dediği, X şahsın “Yüksekten gelen” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım, Z iyi dimi bir yaramazlık yok” dediği, X şahsın “Hiç hiçbir sorun yok, yalnız”, “Ben bi ee yarın size arz ederim komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Ha yalnız derken” dediği, X şahsın “T var ya bizim T komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “T” dediği, X şahsın “Yakınınızdaki T” dediği, H.A.Uğur’un “Evet evet biliyorum”, “O şey çok fazla” dediği,  


Tape No: 4452 25.01.2008 tarihinde saat: 11.03’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Şu anda ben Güvercinlikteyim Komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Eee ama yeri nasıl tarif edeyim ben sana, bu telefonda etmeyim sana tarif, ben başka bir arkadaşıma vereyim”, “O arkadaş seni arayacak ve tarif edecek, bi komutanın seni arayacak ve tarif edecek yeri” dediği, X şahsın “Emredersiniz komutanım” dediği, 

Tape No: 4455, 27.01.2008 tarihinde saat:14.55’de Nevzat G. ile yaptığı görüşmede özetle; Nevzat G.’nin “Şimdi ben telefon açıyorum bu arkadaşa, Konya Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı var Mustafa U., benim amcamın şeyi kayınçosu, ona söyledim o telefon açmış, Nihat C. diyormuş ki, ben şeyi de tanımıyorum, Nevzat G.’ ü de tanımıyorum”, “Cemile Y’yı da tanımıyorum, Cemile bile biz beraber verdik bu parayı” dediği,

Tape No: 4457, 29.01.2008 tarihinde saat:19.16’da Bülent A. adına kayıtlı numaradan gelen mesajda; “Abi,ilk gorusmemi yaptim,yarin detay gorusuruz:tek ricam,bugun sana verdigim seyleri simdilik kimseyle paylasma.tek hamle yapalim,Nihat” yazdığı, 

Tape No: 4458, 29.01.2008 tarihinde saat: 20.21’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ee bugün konuştuklarımızı ee ikinci bir emir ben söyleyene kadar kimseyle paylaşmayalım olur mu”, “Şu anda paylaştık mı evet bugün konuştuklarımızı paylaşmadık dimi kimseyle” dediği, H.A.Uğur’un “Ya şu anda paylaşmayalım yarın 11’de bidaha bi aynı vatandaşla görüşecez”, “Yeni yeni bilgi bulguları getirecek”, “Aa saat 11’de ben sizi arayacam ondan sonra ee bir strateji planlarız” dediği,

 Tape No: 4459, 30.01.2008 tarihinde saat: 22.17’de Nihat Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Sağol ben arkadaşlardan gereken bilgileri aldım tekmil verdiler”, “Aa şeye uğrayabildin mi o arkadaşa” dediği, Nihat Ö.’nün “Aa eve geçiyorum yarın zaten ee herhalde dokuz on beş’te hava alanına gideceklermiş onlar”, “Ee dolayısıyla ee Eyüp dedi ki komutanım erken gelebilirseniz ona göre şimdi İstanbul programını ona göre planlamaya çalışıyorum nasıl …” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyorum biliyorum ben haberdarım o işlerden ee yarın şey onlarla olan şeye bende katılacam zaten” dediği, Nihat Ö.’nün “Tamam abi tamam abi sen merak etme” dediği, H.A.Uğur’un “Tanıdığım için sen bu akşam yaptığın görüşme yani bizim ordan ayrıldıktan sonra uğradığın arkadaş hallettin dimi …” dediği, Nihat Ö.’nün “Ha ya konuştuk normal tamam mutabıkız ee”, “Gereken bilgileri aktarabiliriz” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım ee önce önce biz yani konuştuğumuz gibi”, “Daha sonra senle değerlendiririz bazı şeyleri” dediği,

Tape No: 4461 07.02.2008 tarihinde saat: 11.27’de G.Levent Ö.  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Uğur Ö.  Uğur Ö.” dediği, G.Levent Ö.’nün “Ee bi emekli binbaşı mı albay mı ne olabilir komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Yok yok Uğur Ö.ye Başkale İlçe Jandarma Komutanı Jandarma Binbaşı”, “Bunun Ankara’ya Ankara İstihbarat ya da Hareket Başkanlığı olabilir”, “Ee Musa A.  Musa A.”, “88’li başçavuş”, “Bu şu anda Silopi’de”, “Sınır sınır taburunda bunu da Ankara’ya İl Jandarmaya istiyorum aa yörüğü aramadım telefonları melefonları dinleniyor olabilir seni başka bir telefondan arıyorum bunu da notlarımı kendisine ilet şeyle görüşsün hallet” G.Levent Ö.’nün “Bu ee şey a Musa nereyi istiyordu komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Ankara İl Jandarma” dediği, G.Levent Ö.’nün “Ankara İl Jandarma evet komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Öbür öbür çocukta öbür binbaşı da mutlaka Ankara olsun yani” dediği, G.Levent Ö.’nün “İstihbarat Başkanlığı veya aa Hareket…” dediği, H.A.Uğur’un “Harekat .... başkanlığı olabilir” dediği, G.Levent Ö.’nün “Teklifleri iletirim ben komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Ya bu notlarımı kısa zamanda ilet de ki telefonlar sakat olabileceği için sizi bu konuda bu konuda aramayacağım başka konularda arayacağım onu yani”, “Ee git bi elini öp işte benim selamımı da söyle” dediği, G.Levent Ö.’nün “İşi hallederim komutanım ee bir emriniz var mı bu numara sizin mi yoksa başkasının mı komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Bu numara benim benim ama kimseye verme bu özel zamanlarda açıyorum”, “Ama bunu bunu mutlaka halletsin yörüğe söyle” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No: 4707, 07.02.2008 tarihinde saat: 16.15’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; H. A. Uğur’un “…geldiniz herhalde akşam gidiyorsunuz bi taraflara.” dediği, Bülent G.’nin  “Evet, evet.”  dediği, H. A. Uğur’un “Akşam gittiğinizde ordaki em ee vatandaşla görüşebilecek misiniz? O belediyenin başındakiyle yoksa başka bir programınız mı var?” dediği, Bülent G.’nin  “Bu gün görüşmicem ama yarın görüşme imkânım var evet.” dediği, H. A. Uğur’un “Ya anladım o zaman o bizim şeyden bahsederseniz iyi olur diye düşünüyorum” dediği, Bülent G.’nin  “Tamam.” dediği, H. A. Uğur’un “Randevu alma açısından” dediği, Bülent G.’nin  “Tamam” dediği,  “Birincisi bu ikincisi şeyler döndüler mi size bu spagettiçiler” dediği, Bülent G.’nin  “Hangi konuda ?” dediği, H. A. Uğur’un “Yani durumlar biz onlarla beraber oturup çalışcaz biliyosunuz belki size anlatmışlardır da.” dediği, Bülent G.’nin  “Ya ben pazartesi Salı İstanbul’dayım Pazar akşamı döncem” dediği, H. A. Uğur’un “Tamam o zaman benim bi gelip sizinle görüşmem lazım”, “Bi oturup konuşmamız gereken konular var güzel bi de bu şey var Hasan Bey var biliyosununuz hani malum futbolla ilgili olan”, “Onlan ilgili ne varsa ben gelene kadar dağarcığımıza bakabilirmiyiz ?”, “Ona yukardan şey yaptılar istediler” dediği,

Tape No: 4462 08.02.2008 tarihinde saat: 18.58’de Ünal A. ile yaptığı görüşmede özetle; Ünal A.’nın “Şeyi görüştük…”, “Aa kendisinde ki o hani mektupla ilgili olarak”, “Netice Pazartesi günü görüşecek alacak onlar çünkü o şekilde söylediler Pazartesi getireceğiz diye”, “Ondan sonra Pazartesi’de buluşcaz net olarak ben ondan şeyleri alcam o mektupla ilgili aa” dediği, H.A.Uğur’un “Kimler Pazartesi getircez dediler” dediği, Ünal A.’nın “O kendi konuştuğu şeyler var ya adamlar var ya” dediği, H.A.Uğur’un “Hı onlara vermiş mi çalışın üzerinde diye” dediği, Ünal A.’nın “Tabi tabi çalışılması hususunda şey vermiş”, “Ee tam o sorulara ee karşılık gelecek şekilde şeyler getircek”, “Onları onları getircek ki ee buradan net bi konuştuk Pazartesi’de buluşacağız tekrar”, “Ben ondan şeyleri alacağım neticeleri alcam” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam koçum bu şeyi ben kafama taktım ya bu şu şu bilmem ne falan ne oldu bugün haber var mı o şeyden belediye işinden”, “Vermişler mi bele belediye dosyalarını Bülent’e” dediği, Ünal A.’nın “Ha onu vermişler tabi ben görüştüm sabah sabahtan”, “Şeyda’yla görüştüm bizzat dedim gönderdiğin dosyaları verdin mi diye verdim dedi dünkünde de bir problem olmamış çıktıyı almışlar o öbür dosyayla birleş birleştirip vermişler” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam güzel bizde onda hep Netsav yazıyo dimi” dediği, Ünal A.’nın “Tabi tabi hep şeye başka bişey yok”, “Bende bir suret Konya’ya gönderdim ondan”, “Ee ordan hem karayollarından hemde şeyde var belediyeden bir adam vardı ona verdim”, “Aa inşallah bişeyler dönerse bakacağız” dediği, H.A.Uğur’un “Döner koçum döner sen merak etme bu güvenlik işini unutma aklında olsun” dediği, Ünal A.’nın “Yok onu da yarından itibaren gezmeye başlayacağız” dediği, H.A.Uğur’un “Ha bi şey ee zırh güvenlik ee slaş slaş dedi Eyüp abi bilir dedi şey Kaan”, “Ya öyle bişey yaptık beğeniyorsanız tamam diycez falan dedi bende unuttum sana söylemeyi onu” dediği,  

Tape No: 4463 09.02.2008 tarihinde saat: 14.11’de Barboros…  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Eee vatandaş nerde, Antalya’da mı” dediği, Barbaros’un “Antalyada” dediği, H.A.Uğur’un “E şeydemi acaba, malum yerde mi yoksa başka bir yerde mi” dediği, Barbaros’un “Ordadır orda abi” dediği, 

Tape No: 4464 10.02.2008 tarihinde saat: 15.54’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ben biraz sonra vatandaşla şey yapacağımda ee şeyi sorcam bu Jandarma falanda var dimi hepsi yani her şey” dediği, X şahsın “Kim bütün hepsi”, “Şu anda yok başkanım yani ee şey ee Pazartesi günü görüşmeler yapılacak şeyle ilgili demo demo çalışması devam ediyo Sencer’le ilgili”, “Ee onun haricinde arkadaşlar bir iki yerle görüşecekler”, “Yarın şey yarın … bir iki yerle görüşecekler”, “Ben elimdeki  bilgilerin  hemen hemen hepsini hazırladım ee bi kaç tane ufak tefek şey kaldı o da bir gün içersinde biter” dediği, H.A.Uğur’un “Benim şimdi niyetim ne biliyor musun ben sana onu da söyleyim bu bizdeki şeylere herkes vakıf olmasın”, “Hayır hayır hayır anladım yani ben ona göre vatandaşı sıkıştıracam şimdi o getiriyo bütün adamlarının hepsini”, “Hepsi varken brifing olmaz diycem ona ben çünkü bu çok konsörlü falan yani”, “Bizim albayımız olur”, “Gerekirse”, “Tabi ya öyle şeyi riske atmayalım vatandaşı”, “Koçum Perşembe günü senden haber bekliyorum kimseye sormam sen söyleyecen bana”, “Ya diyceksin ki kanser oldu bu git öl” dediği,  

Tape No: 4644 11.02.2008 tarihinde saat: 15.26’da Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “İndimi vatandaş” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Evet abi, arabada” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyorum, zaten hiç niyetim yok, şeye gidebildiniz mi, uğradınız mı arkadaşa” dediği, Bülent G.’nin “Tamam, organize ettim”, “Şimdi, şöyle yapacağız, size, birisi varmış, o seyahatteymiş”, “O geldiği zaman, onunla bir temasa geçeceğiz”, “Size veya sizinkiler gidip oraya bir tanıtım verecekler”, “Benden alacaksınız evet veya bizim kızlardan alacaksınız, ben yurtdışına çıkıyorum çünkü” dediği,  

 Tape No: 4465, 11.02.2008 tarihinde saat: 17.13’de Nilüfer….. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Aa merhaba ben Kürşat nasılsınız iyi misiniz”, “Ee şey geldi ee bugün döndü benim arkadaş sizin oraya onla bi görüşün Bülent beyle aa ben kimle görüşüyorum Nilüfer hanım dimi” dediği, Nilüfer’in “Nilüfer ben Nilüfer ben” dediği, H.A.Uğur’un “Şey ee şeyle bi görüşünde Bülent’le ee biz onla dün beraberdik görüştük”, “Aa 10 euro diye bir olay var yarın halledilecek 10 euro”, “Bi bi görüşün ee ondan sonra bana sadece bu numaradan dönün olur mu başka bir numaradan aramayın beni” dediği,  

Tape No: 4466, 11.02.2008 tarihinde saat: 17.45’de Nilüfer… ile yaptığı görüşmede özetle; Nilüfer’in “Hah ee yarın öğleden sonra hazır olacak” dediği, 

Tape No: 4467, 11.02.2008 tarihinde saat: 20.00’de Nilüfer….. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Zafer Y.K.”, “Antalya Antalya Şarampol Şubesi Antalya Şarampol Şubesi”, “Akbank Şube Kodu’da var burda bi saniye 331”, “Hesap numarasını veriyorum çift sıfır”, “86”, “513”  dediği, Nilüfer’in “Bende nakit ayarlıyordum tamam” dediği, H.A.Uğur’un “Hı bu şey döviz hesabı bu”, “Tabi daha daha iyi olur bende ona göre talimat veririm”, “İyi akşamlar diliyorum yarın ben öğleden sonra talimat vereyim o zaman alabilirim …” Nilüfer’in “Ee takviye edeyim bankadan ben size bilgi vereyim mi yine bu telefondan” dediği,  

Tape No: 4468, 12.02.2008 tarihinde saat: 12.17’de Nilüfer….. ile yaptığı görüşmede özetle; Nilüfer’in “Şube ile görüştüm ben”, “Hesabımdan çıkmış ama tabi ki döviz cinsi olduğu için yarım saat bir saat bir buçuk saatte onun hesabında olabilir diyorlar”, “Ben kendi şahsi hesabımdan çıkarttım” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım çok teşekkür ederim kolay gelsin diliyorum” dediği, 

Tape No: 4469, 12.02.2008 tarihinde saat: 14.40’da Nilüfer….. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Aaa.. bizim arkadaşımız şu anda bankada öyle bir şey gelmedi diye söylemişler bankadan beni aradı şu anda telefon açık beni bekliyor” dediği, Nilüfer’in “Hemen arıyorum bankayı ben efendim” dediği, H.A.Uğur’un “Euro hesabı zaten yokmuş dolar hesabı varmış çocuğun öyle olsa dahi veya isme gönderin veya isim talimatı verin çocuk bekliyor bankada” dediği, Nilüfer’in “Anladım ama şimdi talimat bankayı bir konuşayım da dolar hesabıysa tabi ki geri bile gelir o para” dediği, H.A.Uğur’un “Hemen bana dönerseniz memnun olurum” dediği, 


 Tape No: 4470, 12.02.2008 tarihinde saat: 14.48’de Nilüfer….. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Hesap numarasını veriyorum 105995”, “Aynı isim, aynı şube”, “Zafer Y.K. şube kodu 331” dediği, Nilüfer’in “Tamam sadece hesap numarasını değiştiriyoruz Euro olarak” dediği, H.A.Uğur’un “105995” dediği, 

Tape No: 4471, 12.02.2008 tarihinde saat: 14.59’da Zafer K. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Abicim Nilüfer isminde bir bayan gönderiyor aklında olsun hani sorarlarsa” dediği, Zafer K.’ın “Soyadı var mı yoksa” dediği, H.A.Uğur’un “Soyadını bilmiyorum valla”, “Oyakbank’tan gönderiyor. İstanbul’dan Oyakbank”, “Yok …. bankadan değil. Şöyle bir yarım saat içinde geçer diyor. Sen istersen ordakilere söyle seni arasınlar gelince telefonla işin gücün vardır” dediği, Zafer K.’ın “Ben de şirkete dönmem lazım. Olmazsa bunu sabah alsak olmaz mı” dediği, H.A.Uğur’un “Olur abicim ama öyle dersen birgün kullanır onu pezevenkler onun için. Onu istemiyorum yani onlar için kar oluyor banka için. Söyle sana haber versinler en azından” dediği, Zafer K.’ın “Haber verirler de ben şimdi gidersem akşama kadar çıkamayabilirim. Gitmem de lazım şirkete” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım şu anda diyor gelmiş olması lazım diyor ama diyor gecikme olursa yarım saat olur diyor. Şimdi aradı beni” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No: 4472 13.02.2008 tarihinde saat: 10.40’da X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ne oldu Nihat Kahveci” dediği, X şahsın “Görüştük komutanım şeyle o görüşmüş şeylerle kendi adamlarıyla yani çok fazla bir şey olmasa da olumlu diye söylendi” dediği, H.A.Uğur’un “Çok fazla bir şey olmasa da derken o maddeler vardı transferle ilgili maddeler” dediği, X şahsın “O bilgiler de zaten teknik bilgilerdi artırılması iyi olur dedi o kadar yani başka bir şey yok”, “Tekniğin artırılması yani teknikteki” dediği, H.A.Uğur’un “Doğru cevap değil uygun cevap değil yani” dediği, X şahsın “İki sayfalık bir yazı aldım ama yani çok fazla bir şey yok” dediği, H.A.Uğur’un “Yok yok yok sen şimdi sıkıntısı varsa onu bilelim tamam mı koçum” dediği, X şahsın “Yok yok yani ben onu açık açık sordum öyle falan bir şey var mı yok mu diye” dediği, H.A.Uğur’un “Hayır adamın yapamıyor olabilir, adamı doğru adam olmayabilir çünkü onların o maddelere tek tek cevap istiyoruz yani bu işin şakası yok tekniği artırma biz de söyledik tekniğini artırsın orta sahada oynayacağı için” dediği, X şahsın “Çok fazla bir şey değil kendi el yazısı var bende” dediği, H.A.Uğur’un “O şey değil sen onu sıkıştır tekrar bugün hemen sıkıştır. Tek şey istiyor karşı taraf. Futbolcunun teknik bilgilerini istiyor sağ ayak sol ayak o verilen listeye göre o çok önemli”, “Bu arada bu birinci notum ikinci notum şu Şeyda’yı ara Antalyaspor’un orda randevu alınacaktı benim arkadaşım Şeyda’ya vermişti talimatı. Randevu alıp..” dediği, 

Tape No: 4473, 13.02.2008 tarihinde saat: 11.28’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Sizin söylediğinizi, kendisi almayacakmış, onun bir avukatı varmış”, “Avukat alacakmış, avukat da ona bir türlü ulaşamamış, onu takip ediyorum ama direkt ben almayacağım dedi. O alacak, onun yakın arkadaşı, çalışma arkadaşı o, onun için ondan haber gelmesini bekliyorum, bunu bana”, “Söyledim yani dedim ben, ivedi olarak onunla görüşmemiz gerekiyor” dediği, H.A.Uğur’un “... Şimd i K. olayına gelince, ben sana tam olarak anlatayım onu sen aynı şeyleri düşünüyoruz mutlaka. Yani lafla işte peynire gemiye falan gerek yok, verilen futbolcu listesinin üzerine tek tek düzgün çalışıp eğer gerçekten yetkili Antrenörü varsa Nihat Kahveci’nin bunu yapması lazım, yoksa da bizi oyalamaması lazım. Sen anladın değil mi dediğimi” dediği, X şahsın “Abi ben dediğinizi anladım da, kendisine de söyledim zatem ben”, “Ya işte bak, bunlar yeter, valla dedim ben anlamam. Ben anlamıyorum”, “Anlamadığım tarafı da şu dedim, şey de anlatamam, başkana da anlatamam ….  cevap istiyor, haberin olsun. Tamam dedi, gelince görüşelim dedi, bilmiyorum dedim yani ben şeyi bekliyorum, neticeyi bekliyorum. Tekrar görüşeceğim” dediği, H.A.Uğur’un “Hı hı. Sen hazırlığını yapıyorsun” dediği, X şahsın “Ben hazırlığımı hemen hemen tamamlamak üzereyim zaten” dediği, H.A.Uğur’un “iyi gelince beraber oturur konuşuruz bunları” dediği, X şahsın “…… küsur tane şey oldu, ufak tefek şeyleri de ekleyeceğim sonuna, o da bitmiş olacak” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım, bir şey daha diyecektim unuttum onu, neydi, bu Orhan Bey’i bulun martın birine bir şey kalmadı yani, ensenizde boza pişiririm biliyorsun”, “O konuda affım yok yani biliyorsun. Başka neydi ya. Sana yazmıştım söyleyeceklerimi ama şimdi onu da bulamıyorum. Çevrede durumlar nasıl”, “Makro’nun önünde bilmem nerede filan iyi mi durumlar”, “İyi. Yani bakıyorsunuz yine değil mi”, “Şeyi ne yapıyorsunuz, bizim diğer konuşmayan arkadaşımızı” dediği, X şahsın “O da tamam işte dedim ya az önce, birkaç yerden aldık falan diye” dediği, H.A.Uğur’un “Hımm, anladım, Canan’la zaten görüşüyorsunuz değil mi” dediği, X şahsın “Onunla görüştük onunla, tabi şeyde falan götürdük, şeye havuz, örnek havuz yerine götürdük. Soracaklarını sordu, aklına gelenleri sordu” dediği, H.A.Uğur’un “Yalnız şeyi biraz çabuk başlamamız lazım ya, anladığım kadarıyla, adam hemen başlayın dedi ya” dediği, X şahsın “İşte onunla, onunla ilgili, iki defa, yaklaşık dört defa ben Özgür’ü aradım”, “Karşı taraftan biraz oyalama cevap gelince sinirlendim, ben de bir tane şey vardı burayı yaptırdığımız adamla”, “Onun sebebini bilmiyorum onların başka yerde işi vardı, biraz şey atar gibi oldular anladığım kadarıyla Özgür çok …. kardeşi fazla da şeyin üzerinde değil yani, çok ciddiye aldığın zannetmiyorum böyle” dediği, H.A.Uğur’un “O zaman şöyle yapacaksın bak, bak ben sana şunu söyleyeyim, hiç çekinecek bir şey yok, can sıkacak bir şey de yok. Ara Sencer’i, sen siktir et Özgür’ü filan. Sencer’i ara deki böyle böyle, biz bu işi yapacağız ama Özgür bey biraz herhalde başka işleri var, biz o zaman kendimiz yapalım mı de, sor” dediği, X şahsın “Abi ben zaten bu gün öğlene kadar süre verdim ona, bugün öğlene kadar gelmezse”, “İki yerden daha teklif istedik”, “Dedik getirin bunu kardeşim yani sonuçta parasıyla yapacağız bunu. şimdi onu bekliyorum. Öğlene kadar cevap vermezse zaten ben direk şeyi arayacağım” dediği, H.A.Uğur’un “Direkt Sencer’le de bu konuyu açık açık konuş yani. Efendim, başka başka. Şeyi ne yaptınız, hep aklıma gelmiyor, mıknatıslı şey vardı ya” dediği, X şahsın “O söylendi, İstanbul’dan bugün veya yarın geliyor o” H.A.Uğur’un “He, onu bizzat kendin gör yalnız kontrol et”, “Artık problem çıkmamalı yani” dediği, X şahsın “Ben başında olmadan takamazlar zaten” dediği, H.A.Uğur’un “Değil mi, öyle olması lazım. Başka başka başka, Yavuz Bey yanındaysa şeyi sor, ne yapmış” dediği, X şahsın “Yok dışarıyı geziyor, dışarıyı geziyor” dediği, H.A.Uğur’un “Ha dışarıdalar anladım” dediği, X şahsın “Şeyi mi,  arabayı mı”, “Araba verildi, tamam yani sigorta, eksperi falan kontrolünü yapıldı, şimdi tamiratına başladılar” dediği, 

Tape No: 4474 13.02.2008 tarihinde saat: 17.14’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Başka bir şey yok. Ben şeyi söyleyecektim bu, hani buraya gelmiştiler de bir konuşmuştuk ya hep beraber”, “Keçisakallı falan vardı”, “O karşı tarafın birincisiyle görüşmüş ondan haberiniz var mı” dediği, H.A.Uğur’un “Var biliyorum” dediği, X şahsın “Ha tamam, dedim onu, dedim ben bir söyleyeyim demiştim de” dediği, H.A.Uğur’un “Karşı tarafın birincisi kim” dediği, X şahsın “Murat bey” dediği, H.A.Uğur’un “Ha biliyorum biliyorum, ben sana onları aktaramadım, o zaman aktarayım şöyle, sen bil. Onların en başındaki gelmiş”, “Bu herifle görüşmüş ve görüşmeye kimseyi almamış bu herif, almamasının sebebini de ben net öğrendim, daha önce pır pır pır pırlar varya, şu Nuri hoca vardı ya sürüyordu hani”, “O konuda bu şahıs çok hatalı işler yapmış”, “Bu şahıs derken bizim ….. dan olanı söylüyorum”, “Yaptığı için bunun kimse tarafından bilinmesini istemediği için kapalı kapılar ardında görüşmüşler, onların benim hepsinden haberim var. .… görüşürüz”, “Doğru söylüyorsun, bana buradaki arkadaşım bunu iki üç saat anlattı”, “Başka ne var ne yok? Yani şimdi ben sana tekrar söyleyeyim, yani milli takımda Nihat Kahveci’nin oynaması çok önemli ama Nihat Kahveci oynayacak durumda değilse, Nihat Kahveci oynar gibi yapacaksa hiç gerek de yok”  dediği, X şahsın “Son görüşmesinden sonra sanki bir farklılık hisseder gibi oldum da onun için ben dedim size daha sonra arz edeyim diye” dediği, H.A.Uğur’un “Nasıl bir farklılık”  dediği, X şahsın “Yani gitti geldi, hani o, tamam yani çok fazla bir şey değişmedi ama hani o getirdiği bilgi pek doyurucu olmayınca acaba gitti geldi farklı bir şey mi oldu diye düşündüm” dediği, H.A.Uğur’un “O zaman, o zaman senin yapacağın çok basit, bu Lütfi Kırdar spor salonu var biliyorsun”, “Spor salonunda da oynatabiliriz maçı yani”, “Ama vaktimiz çok az tabi, bunu da unutma”, “İyi. Bu keçiler şeye bakacaklar, hiç başka bir şey değil, o liste var ya futbolcu listesi”, “Onun tek tek karşılığına bakacaklar, yoksa onun dışında ne dersek diyelim boş” X şahsın “Onu söyledim de, o kahvaltı yaparken de konuşuruz neyse dedi ben size domates peynir falan getiririm dedi gelirken” dediği, H.A.Uğur’un “Bir de tabi onun alt yapıdan gelen bir futbolcusu vardı Mustafa isminde hatırlıyorsan” dediği, 

Tape No: 4481, 14.02.2008 tarihinde saat: 13.20’de Nilüfer…. ile yaptığı görüşmede özetle; Nilüfer’in “İyiyim sağolun efendim,ııı ben bu Ankara ile ilgili bi isim verecemde”  dediği, H.A.Uğur’un “Nereyle ilgili anlayamadım” dediği,Nilüfer’in “Bununla görüşebilirim de mi” dediği, H.A.Uğur’un “Tabi tabi ama çokta açık söylemeyin evet” dediği, Nilüfer’in “Hı hıh, bu takip edilen militan vardı ya”, “Ankara’da ,onun dağıtımı belli olmuş,kişide belli” dediği, H.A.Uğur’un “Ee biliyorum biliyorum sizdeki isim var mı sizde” dediği, Nilüfer’in “Var bende isim” dediği, H.A.Uğur’un “Ee tamam teyit edelim o zaman karşılıklı bi saniye”, “Beni şöyle 5 dakka sonra arar mısınız” dediği, 


Tape No: 4475 14.02.2008 tarihinde saat: 17.21’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Komutanım şey, otuz dörtten Nilüfer bir şey gönderecekmiş size de ulaşamamış zannedersem”, “Bir faks göndersin mi şu anda size”, “Siz bir şeyle ilgili konuşmuşsunuz da zannedersem, şeyle, patronlarla konuşmuşsunuz size bir rapor göndereceklermiş” dediği, H.A.Uğur’un “Nilüfer bana faks” dediği, X şahsın “Ben de haberim olmadığı için yani, buraya da gönderebilir de” dediği, H.A.Uğur’un “Ben de anlamadım, ne faksı olduğunu anlamadım ama”, “Patronla ilgili mi” dediği, X şahsın “Yok ikiniz konuşmuşsunuz da”, “Onun geçen hafta ziyarete gittiği yerin yakınındaki bir yerle ilgili yer, şeymiş, rapormuş, bir avukatın tuttuğu rapormuş” dediği, H.A.Uğur’un “Hııı. Hı hı hı. E sen faks numarası versene” dediği, X şahsın “Hayır bana gönderebilir de, ben sizin onayınızı almadan yani belki orayı istersiniz diye söyledim de onun için” dediği, H.A.Uğur’un “Ben bir dakika bir durumu bir öğreneyim de, ben seni biraz sonra arayayım tamam mı” dediği, 

Tape No: 4476 14.02.2008 tarihinde saat: 17.42’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Aldım… şeyi” dediği, H.A.Uğur’un “Ne o özelliği neymiş” dediği, X şahsın “Özelliği falan yok, hem durumu anlatmışlar bi şeye herhalde mahkemeye sunmak için hazırladıkları belge, çünkü bu kararları şey yapılmış reddedilmiş ee kararın Ticaret Kanununa göre değerlendirilmeyip ee Genel Kurul kararlarıyla değerlendirilmesi işte isteklerini yazmışlar iki tanede Mahkemeye sunacakları şey onu” dediği, H.A.Uğur’un “Şimdi dün dava bir hakime verilmiş, bi kere bizim bu konuda da biraz çalışma yapmamız gerekiyor”, “Eee ne yapabiliriz bir araştıralım, bir sürü arkadaşımız, şeyimiz var, soralım, edelim”, “Bizim bakmamız gerekiyor, Yargıtay konusu tekrar söylüyorum bizim için çok önemli, artı Lütfü Kırdar Spor Salonu Nihat Kahveci’den vaz geçebiliriz yani”, “Hı hı sen bence Lütfi Kırdar Spor Salonunu iyi değerlendirmelisin”, “Onun tanıdığı adam var ya alttaki” dediği, X şahsın “Evet evet, ben listemi hazırladım zaten bir kahvaltı yaparız veya kendim giderim” dediği, H.A.Uğur’un “O önemli değil onları nasılsa gelince yapacaz biz ayaklarımızın üzerine durabilecek şeyleri Keçiöreni meçiöreni kullanmalıyız” dediği, 

Tape No: 4477, 14.02.2008 tarihinde saat: 17.56’da Ümit A.  ile yaptığı görüşmede özetle; Ümit A.’nın “Sağolun komutanım. Kastamonu’da bir askeriniz var komutanım”, “Her zaman emirlerinizi bekliyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Mustafa’yla görüşüyor musun, Mustafa K. ile” dediği, Ümit A.’nın “Komutanım evet, bizim bölge, şey kurmay başkanımız” dediği, H.A.Uğur’un “O iyi oğlandır, onun yanına uğra o benim istihbarat başkanlığında beraber çalıştığım bir oğlandır” Ümit A.’nın “Tamam komutanım, selamlarınızı iletirim komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Mutlaka ilet, o koç gibi delikanlıdır yani” dediği, Ümit A.’nın “Komutanım emredersiniz, bir emriniz olursa her zaman beklerim komutanım”, “… sizin için ölüme bile giderim komutanım, bir emriniz olursa her zaman beklerim” dediği, 

Tape No: 4478 14.02.2008 tarihinde saat: 18.19’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Kıbrıs’a ne zaman gidiyoruz ya”, “… Abi Bülent Bey döndü mü sana ben sekreterine not bırakmıştım” dediği, H.A.Uğur’un “Yok yok, dönmedi dönmedi”, “Dönse ben sana söylerim canım” dediği, X şahsın “Bu da ibnelik ediyor, önceden ha diyor, arardı ne oldu lan bir anda”, “Valla geçireceğim ona, ibneye bak lan, hemen dönerdi, emirlerinizi beklerim derdi bilmem ne, şimdi bir kere de dönmüyor he bir basit bir iş için. Ben onun işi için ne kadar koşturdum” dediği, 

Tape No: 4479 15.02.2008 tarihinde saat: 17.04’de Ünal A.  ile yaptığı görüşmede özetle; Ünal A.’nın “Onun haricinde arkadaşlarla o teleferik konusu ile ilgileniyoruz elektrik şeyi vardı ya” H.A.Uğur’un “Neyse onları sonra detaylı sen hazırlıyorsundur zaten benim dönüşümde bir görüşeceğiz”, “Şimdi ben burada düşündüm taşındım,hani dizide de var ya düşündüm düşündüm,şimdi hocam Albayımızın gelişi bir ay tabi sağlık olayı var ama”, “Neticede gelseydi hemen onu hemen Deniz Kuvvetlerine lanse edecektik hemen gidip Deniz altı meniz altı”, “Şimdi gecikiyoruz bayağı bir ikincisi Nihat Kahveci olayında anladığım kadarıyla sıkıntılar var”, “Öyle hissettim ben,senin söylediklerinden de onu hissettim aramadım kendisini gerçi de,gerçi birinci yaptığı cetsi niye yaptı o zaman filan çokta dengeli değil belki psikolojik yapısı bilemeyiz tabi,neticede bize zarar olmasın o önemli anladın mı”, “Ters tarafa çalışmasın,bizim elimizde ki imkanları”, “Sen hissedersin zaten bilemiyorum artık duruma göre” dediği, Ünal A.’nın “Yok onu yapacağına inanmıyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Hayır görüşeceğiz tabi de ne oldu istediğimiz liste ile ilgili” dediği, Ünal A.’nın “Onları söyledim dedim ki bak valla  Başkanım benim başımda boza pişiriyor ben anlamam dedim onları,tamam konuşalım dedi bekliyorum şeyini bekliyorum ben,arıyorum yani sık sık” dediği, H.A.Uğur’un “Telefonla da onunla çok fazla açık konuşma şey yapıyor olabilirler yani”, “Eyvallah,ondan sonra yani şuna getireceğim lafı ,tabi strese filan girme durumunda değiliz yani hiç birimiz ama akıllı olup kendi şeyimizi kendimizin kazanmamız gerekiyor”, “Birde önemli olan,bu Yargıtay konusunda artık bir şey öğrenelim” dediği, Ünal A.’nın “Onun ile ilgili  bana işte bütün tanıdıkları seferber ettim dünden beri” dediği, H.A.Uğur’un “Ya etmek lazım herkesi kim varsa biz burada kötü bir şey yapmıyoruz ki,neticede bir isim öğrenelim önce bir” dediği, Ünal A.’nın “Hayır şey var yani,sonuç itibariyle şey var,yani yasıl zaten Mahkeme bir şey yapmıyoruz ki” dediği, H.A.Uğur’un “Elbette   onu diyorum yani bir de o gelen faksı değerlendirmek lazım adam onları boşuna göndermez  bize” dediği, Ünal A.’nın “O şeyi yaptım Komutanım yani bütün arkadaşlara söyledim”, “Allah korusun Komutanım cümlemizi,araba zaten yapılıyor,şanzımanını değiştir dedik”, “Şanzımanın dış kabını değiştirecekler ya Komutanım”, “Olmuşken tam olsun ya bir daha şey yapmayın değil mi bu gün gittik baktık şeyini getirin dedik yama falan” dediği, H.A.Uğur’un “Bu arada bir Marta az kaldı biliyorsun” dediği, Ünal A.’nın “Evet komutanım tam onları sıkıştırıp duruyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Ne diyor peki bir şey söylüyor mu vatandaş”, “Valla ben bilmem oynama moyna gerekirse senet alın,çek alın”dediği, Ünal A.’nın “Elimizde ki şey ya, senet şeyi ya,senet ….” dediği, H.A.Uğur’un “O geçerli mi bilmiyorum ama”, “Dediğim gibi Sabri konusunda ben de aradım,onu bir daha arayacağım şimdi”, “Maddi manevi ne tür destek verilmesi gerekiyorsa son sınırına kadar yapın”, “Sen şimdi brifingini hazırladın zaten,hazırız değil mi o konuda”, “Yok yok yüz yüze konuşalım detaylarda yüz yüze gelelim ki bende hiç olmazsa kafamı iyice vereyim oraya” dediği, Ünal A.’nın “Anlaşıldı Komutanım,onlar hazır yani,onları hazırladım” dediği, H.A.Uğur’un “Yalınız şeyi biraz daha sıkıştır şu …Avukat olayını, Antalya olayını”, “Ne oldu Sencer Mencer devam ediyor musunuz duruyor mu o iş” dediği, Ünal A.’nın “Öyle deyince bu gün beni aradılar dediler ki  Cuma gününe demo verelim” dediği, H.A.Uğur’un “Kendini de fazla germeden sıkıntıya sokmadan yap bunları tamam mı ,etkilenme” dediği, Ünal A.’nın “Yok komutanım şey değil,yani sonuçta işimiz bu,ondan sonra da ,şey gene de bir başka şirket ile de görüştüm,ne olur ne olmaz diye tavırlar hoşuma gitmedi”, “Şimdi de Tekdim mektubunu getirdim arkadaş inşallah olursa yaparız ,olmazsa bilemem dedim yani” dediği, H.A.Uğur’un “Şey elinin altında mı,bizim malum telefon”, “İyi açık dursun o da bir ara arayacağım seni bir not al benim söylediklerimi”, “He şeyi söyleyecektim …..yaptı mı şeyi mıknatısı” dediği,  

Tape No: 4480 18.02.2008 tarihinde saat: 19.03’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “…Bugün Mete aradı”, “Oğuzhan’ın hesabına 500 YTL yatırdı”, “Bilgin olsun” dediği, H.A.Uğur’un “Eyvallah” dediği,

Tape No: 4482 21.02.2008 tarihinde saat : 13.23’de Nilüfer ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Hah, ben sizdeki bilgileri alayım şimdi” dediği, Nilüfer’in “Hı hıh, Ali O.”, “Bu kadar bilgi verdi” dediği, H.A.Uğur’un “Aynı bizdeki de aynı, anladım” dediği, H.A.Uğur’un “tamam merak edecek herhangi bişey yok ,kendinize iyi bakın arkadaşlara selam söyleyin”, “4 Mart ı değil mi şey” dediği, 

Tape No: 4483 21.02.2008 tarihinde saat: 13.40’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Sağolun Nihat beyle beraberiz” dediği, H.A.Uğur’un “Şimdi Nilüfer aradı beni”, “Bi isim bildirdi Ali O., gene onlar bizden önce öğrenmişler bu 4 Mart’taki olayı”, “Tabi gereği yapılsın diyor ortak, şimdi ne yapacaz bütün gücünü kullanman lazım her şeyi ara, Sencer’i ara Ahmet’i ara herkesin bi tanıdığı vardı bi yerlerde”, “Anladın de mi ne demek istediğimi”, “İnceleyecek olan şeyin adı Ali O.” dediği, X şahsın “O sizinle bişeyler konuşacaktı, bişeye bakacaz, uygun musunuz komutanım” dediği, Nihat’ın “Eyvallah abi 1 saat bi proje konuşacaz”, “Ondan sonra bence önemli olduğuna inandığım için” dediği, H.A.Uğur’un “… senin biraderle ilgili bazı gelişmelerde olacak, ben dönünce sana …”, “Süratle hemen ona bakmamız lazım çok acele yani Sencer’i ara Ahmet’i ara Mehmet’i ara vardır herkesin bi tanıdığı,…. ayıp olur bizim için yani” dediği, 

Tape No: 4484 21.02.2008 tarihinde saat: 16.50’de Faysal A.  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “… Kızıltepe Jandarma Komutanı Atilla Uğur”, “Kardeş önümüzdeki hafta nasip olursa İstanbul’a geliyorum”, “Allah bin defa razı olsun bir, ikincisi gelmeden hemen söyleyim de Yargıtay da 11. Hukuk Dairesinden bir arkadaşımız var mıdır” dediği, Faysal A.’nın “11. Hukuk Dairesine ben bi bakayım” dediği, H.A.Uğur’un “Şey Ali O.  diye bir arkadaşımızdan bizim bir dosyamız var ben anlatacam”, “Hukukla ilgili yani şey değil, sıkıntılı bir dosya değil”, “…, Ali O. isminde ve 4 Mart ta kadar şey neticelenece…,4 Mart ta da duruşmalı bir şey olacak, karar verilecek duruşmalı olacak Yargıtay da”, “Şeyi de söyleyim 2004 /295 E”, “2006/165 K yazıyor” dediği, Faysal A.’nın“2006/165 Karar,bu hangi mahkemenindir” dediği, H.A.Uğur’un “Antalya Serik‘te 2.Asliye Hukuk” dediği,  

Tape No: 4485 22.02.2008 tarihinde saat: 14.26’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Öbürü müsait değil burda söyle bari” dediği, X şahsın “Iıı sizinle yüz yüze görüşmek istiyormuş”, “Önümüzdeki hafta içerisinde” dediği, H.A.Uğur’un “Hayır sana demiştim ya şu tarihe doğru gidecez diye” dediği, X şahsın “Demiştiniz de yani pazartesi Salı bi tek Çarşamba günü müsait değil”, “Diğer 4 gün müsait yüz yüze görüşmek istiyor bi de hani buraya gelen heyet vardı ya dosya mosya vereceklerdi” dediği, X şahsın “Hayır hayır şeyi sana, bunu ileten kim sana”, “Işıl”, “Ona söylemiş mutlaka iletim, benim size iletmemi istemişler, yüz yüze görüşmek…”dediği, H.A.Uğur’un “Tamam sende yap hazırlığını ona göre o dediğim tarihlerde gideriz”, “Perşembe günü o brifingi sen, hazır demi o esas olan brifingi onlar bilmiyorlar” dediği, X şahsın “Hazır bi kaç tane şeyler var, eklemeler güncel devam edip duruyor devamlı” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam o zaman Çarşamba günü gidiyoruz ona göre ara şeyleri bize iki tane oda ayırsınlar malum yerden”, “2 gecelik olsun en az”, “Ona göre hazırlıkları yapsınlar kimse bilmesin ama bunları böyle sağda solda da bazen konuşuyorlar anladığım kadarıyla bizim …” dediği, X şahsın “Ben şimdi söylerim hem Antalya konusuyla ilgili şeylerle görüşecektim zaten”, “Hem onunla görüşim hem  yer konusuna söyleyim, bi de şey Ünal’ı da İzmir’e gönderdik komutanım”, “İmzalayıp gelecek ya şeylerini evraklarını” dediği, H.A.Uğur’un “…Perşembe görüşmemizi yaparız şeyde radyo evinin orda” dediği, X şahsın “Valla yani ben biriktiriyorum şimdilik telefonda söyleyeceğim şey, onları gelince arz ederim ben” dediği,  


Tape No: 4486 22.02.2008 tarihinde saat: 18.54’de X şahıs  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “…,şeyi takip ediyor musun bu Youtube de bişey yayınlandı bugün,dün,Youtube de bir bu hareketle ilgili bişeyler yayınladılar,onu bi fırsat bulunca bak bakalım”, “Şöyle bir Generalimizi bu harekatla ilgili söylediklerini filan güya kayda alıp oraya koymuşlar filan gibi, bi incele bakalım da sonra görüşürüz tamam mı” dediği, 

Tape No: 4487 25.02.2008 tarihinde saat: 11.49’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ya Sayın Kaymakam’ım sen mi bizi unuttun ben mi seni unuttum kardaş ya”, “Hamdolsun iyiyiz bi yaramazlığımız yok Ankara’dayız, şirketimizi kurduk, işimize gücümüze bakıyoruz”, “Güzel Savunma Sanayi ile ilgili…”, “Şimdi ben sana bişey soracam patron”, “Emirgazi diye bir ilçeniz var”, “Bu Emirgazi Kaymakam arkadaşla aran nasıl bilmiyorum, tabi sen hepsinin büyüğüsün abisisin ama”, “Emirgazi’den 2006 yılında Yargıtay Tetkik Hakimliğine giden Ali O. diye bir arkadaş var, bi not alırsan Ali O.”, “Emirgazi Kaymakam’ımız bu adamcağızı tanıyor mu bizim bu adama ulaşmamız gerekiyor” dediği, X şahsın “Ali O.” dediği, H.A.Uğur’un “He Ali O. ordan Hakimmiş Emirgazi’de, 2006 da ordan Yargıtay Tetkik Hakimliğine gitmiş, şu anda bizimle ilgili bir konuda bu vatandaşa ulaşmamız gerekiyor”, “Çok işime yarar yani”, “Doğru söylüyorsun doğru, paşam haber bekliyorum” dediği,

Tape No: 4488, 26.02.2008 tarihinde saat: 16.16’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Bu hani küçük odalarda otururken telefon çekmesin filan diye ufak şeyler var aletler jammer, küçük” dediği, X şahsın “Sigara mı” dediği, H.A.Uğur’un “He heh onun gibi” dediği, X şahsın “Evet abi” dediği, H.A.Uğur’un “Onlar lazım, acil” dediği, X şahsın “Acil” dediği, H.A.Uğur’un “Hı hıh acil derken mesela bu akşam almam lazım senden”, “2 gün sonra da geri vermem lazım, düşün beni ara” dediği,

Tape No: 4489 28.02.2008 tarihinde saat: 12.14’de Faysal ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “… Kızıltepe Atilla Uğur” dediği, Faysal’ın “Aleykümselam abi emret emret” dediği, H.A.Uğur’un “E bir konu ile ilgili görüşmüştük var mı bir gelişme” dediği, Faysal’ın “Bugün bizim bir savcı arkadaş var”, “Sabah  duruşmadaydı ona ulaşamadım onun bir dostu var orada”, “Heh onunla görüşeyim döneceğim ben babam” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam kardaş öğleden sonra kaç gibi müsait olursun ziyaret için” dediği, Faysal’ın “Yav ne zaman istersen senin için her saat müsait”, “Haliç köprüsünün altı askerlik şubesi var sağda”, “Eski levazım okulu, eski personel okulu binası ya da eski … binası var ya”, “He he eski Levazım okulu binaları Osmanlıdan kalma binalar var” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam ben öğleden sonra Allah… benim şimdi bir toplantım var oraya gidiyorum toplantıdan çıkınca geleceğim nasip olursa” dediği, 

Tape No: 4490, 29.02.2008 tarihinde saat: 10.17’de Nilüfer…. ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “0 5.. …….”, “Muzaffer A.”  dediği, H.A.Uğur’un “Muzaffer A.” dediği, X şahsın “Sağlam Diyarbakır’dan tanıdığım bir memur”, “Ankara’da istihbarat o bir ...”, “Bu konuştuk seni tanıyor ağam”, “Komutanımın telefonunu bekliyorum der”, “Orda benim tanıdığım bir hakim vardır can dostumdur der”, “Bi istişare et” dediği, H.A.Uğur’un “İstişare de büyük fayda var doğru”, “Bu kardeşin adı neydi Muzaf Muzaffer’miydi” dediği, X şahsın “Muzaffer A.” dediği, H.A.Uğur’un “A. ” dediği,  

Tape No: 4492 29.02.2008 tarihinde saat: 15.42’de Levent ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Kimi verdiler Orhan Albayın yerine” dediği, Levent’in “Ee sizin elemanı verdiler komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Kim lan benim eleman” dediği, Levent’in “Sizin elemanmış komutanım bilmiyorum sizi Kürşat diye biliyor” dediği, H.A.Uğur’un “Adı adı ne herifin” dediği, Levent’in “E teğmen iken sizin bölükteymiş komutanım Mustafa O.Y.” dediği, H.A.Uğur’un “Hee Mustafa O.Y. tamam eyvallah” dediği, H.A.Uğur’un “Oraya şeyi düşünüyoruz haberin olsun e ben gelince de söyleyeceğim sana kimseye söyleme”, “Senin olduğun yere Şükrü’yü”, “Anladın değil mi” dediği, Levent’in “Anladım komutanım inşallah biz de onu bekliyoruz komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Ben gelip o konuda Yörükle de konuşacağım …”, “% 90 olacak gibi gözüküyor” dediği, Levent’in “En azından Kayseri düzelir komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Bizim evladım yani o” dediği, Levent’in “… biz bağlıyız komutanım yürekten bağlıyız” dediği, 

Tape No: 4709, 29.02.2008 tarihinde saat: 17.03’de Bülent G. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  “Merhabalar nassınız ben Tevfik”, “Şey yanınızdaysa bi görüşmemiz lazım.”, “Malum şey öbür telefondan görüşelim yani” dediği, “A yok yanımda değil o e biraz uzakta” dediği, H. A. Uğur’un “O zaman ben söyliyeyim bunda bir problem yok. E şimdi makarnacılar var ya Makarnacılar panzerlerle anlaştıklarını şeye kısmen söylemeliler bence içerden aldığımız habere göre Fransızlara” dediği, Bülent G.’nin “E söylendi biliyo Fransızlar” dediği, , H. A. Uğur’un “Söyleyenler İtalyanlar”, “Tamam, tamam o zaman mesele yok çünkü içerden öyle pis bi şey aldık böyle olursa Alcatel sebebiyle alınacak şeyleri İtalyanlara vermezlerse sıkıntıya sokarlar diye” 
Tape No: 4494, 29.02.2008 tarihinde saat: 17.06’da Didem…. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “İyidir sağol sen böyle sana bir miktar para gelse hesabına sen onu ne zaman çekebilirsin” dediği, Didem’in “Bankamatikten mi” dediği, H.A.Uğur’un “Hayır canım bankaya gidip”, “Tamam o zaman ver bana hesap numaranı filan her şeyini” dediği, Didem’in “0.. Şube kodum, Garanti Kızılay”, “0.. şube kodu garanti Kızılay şubesi”, “Hesap numarası 6……” dediği, H.A.Uğur’un “6…… tekrar ediyorum. 0.. şube kodu Kızılay garanti 6…… Didem Ç.”, “Şimdi sen orayı da pazartesi günü ikaz et ki sana Salı günü hazırlasınlar paramız yok demesinler” dediği, Didem’in “Tamam, çünkü öğleden sonra erken çıkıp annem gitcem o zaman alırım” dediği, H.A.Uğur’un “40 lira gelecek tamam mı”, “40 lira gelecek onu ben senden elden alırım” dediği, Didem’in “Tamam pazartesi ararım seni ben” dediği, 

Tape No: 4495, 29.02.2008 tarihinde saat: 17.08’de Nilüfer…. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Kürşat ben merhaba”, “Not alabilecek durumdaysanız bir şey yazdıracağım”, “Şube kodu 0..”, “Ankara Kızılay Garanti bankası” dediği, Nilüfer’in “Ankara Kızılay Garanti bankası, he he” dediği, H.A.Uğur’un “Hesap numarası 6……” dediği, Nilüfer’in “Evet, tamam hesap adı” dediği, H.A.Uğur’un “İsmi söylüyorum Didem Ç.” dediği, Nilüfer’in “Şey mi Ğ var mı” dediği, H.A.Uğur’un “Hayır” dediği, Nilüfer’in “Yoksa Didem mi” dediği, H.A.Uğur’un “Didem arada bir şey yok Didem öyle diyin siz” dediği, Nilüfer’in “Didem Ç.”, “Tamam oldu”, “Bunu ben kendi hesabımdan çıkış yapsam herhangi bir sorun olmuyor veya Bülent bey hesabından” dediği, H.A.Uğur’un “Hiç fark etmez” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No: 4496 29.02.2008 tarihinde saat: 19.03’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Sağol gönderdiğim şeyi aldın mı”, “Ne aldın” dediği, X şahsın “Bu not bu kurum halinde karar verirlermiş buna ya” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyorum biliyorum ama şeyi hazırlayacak olan o vatandaş” dediği, X şahsın “Öyle mi o yani 5 kişi verirmiş o ne hazırladığı çok önemli değil diğerlerinin kararı önemliymiş ya takip et ya haberin olsun” dediği, H.A.Uğur’un “Hayır hayır biliyorum takip edeceğim diğerleriyle ben irtibata geçtim” dediği, X şahsın “Valla ben bu vatandaşın tanımıyorum yani bana söylediklerini söyledim”, “Yani çok daha fazla bir manevra alanım yok o alanda biliyorsun” dediği, H.A.Uğur’un “Diğeri o 5 kişiden birisi olabilir mesela falan” dediği, X şahsın “Yani onu bir de zaman da az olduğu için kimseyi tanımadığımızdan” dediği, H.A.Uğur’un “Zaman şöyle 4 ‘ünde bu duruşmalı yapılacak”, “Ama bir on gün sonra filan karar verilecek” dediği, X şahsın “Valla bilemiyorum işte yani bir tanıdık arkadaş varsa araştırıyoruz ama konuyla ilgili olarak şey yapıyoruz” dediği,

Tape No: 4497 01.03.2008 tarihinde saat: 11.49’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Ee Çorum’a gidiyorum” dediğıi, H.A.Uğur’un “Maça gidiyorsun herhalde” dediği, X şahsın “Bu akşam Çorum’da kalacam yok savcı beyle beraber Çorum’da işimiz var oraya gidiyorum”, “Ertesi günü Yozgat’a geçecem Yozgat’ta maçımız” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam geldiğin geldiğinden sonra hafta içinde görüşürüz şeyi sorcam var mı inşaatla ilgili herhangi bişey” dediği, X şahsın “…abi çok güzel gelişmeler oldu”, “Bütün aa banyo dolapları takıldı”, “Dolapların hepsi takıldı aa şeyler takıldı küvetler takıldı”, “Mutfak tezgâhları takıldı bunların hepsi bitti”, “Bunların hepsi bitti elektrikcinin çok az bir işi kaldı elektrikcinin çok az bir işi kaldı”, “Bi de bu kapaklar vardı ara katlardaki”, “Aa hatların kapakları ona adam 5 milyar istediydi”, “Biz bi tane numune yaptırdıydık sonra dedik değerlendirelim ondan sonra orası yönetmelik gereği saçtan veyahutta alümunyumdan olması lazım”, “O yüzden de şimdi İsmail’e dedim araştıralım başka yerden başka bi adam gönderdik bi fiyat verdi o 5 milyar diyen adam başka bir firma bir yedi yüz elli dedi aynısını yaparım dedi”, “Bizde dedik o zaman yap bir tane Salı günü gelip takacak numuneyi beğenirsek o adama vereceğiz yap paranı peşin vereceğiz dedik”, “Ufak tefek şeyler kalıyo işte ara kapıya tahta bir kapı”, “Yani giriş çıkış ondan sonracığıma ee aşağıya demir saçtan kapı yani onlar artık ee rutişte koyup ee temiz koyup temizliycez baştan aşağıya”, “Tertemiz yapacaz ondan sonra millet saldıracak işte emlakcı müşteri”, “Bugün bir müşterinin gelme durumu söz konusu”, “Yok alıcıymış İsmail öyle dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Hangi daireye gelecekmiş”, “Hangi daireye gelecekmiş bakmaya” dediği, X şahsın “Aşağılardan bir tane zeminlerden” dediği, H.A.Uğur’un “… koşturuyoruz bizde orası burası ihale mihale” dediği, X şahsın “Haa çok dolandığına göre çok anlatacağın şeyler vardır bana” dediği, H.A.Uğur’un “Ya şey ihalelere koşturuyoruz işte orası burası ...” dediği, X şahsın “Haa ihalelere ya benim onlarla işim olmuyo biliyosun abi”, “Telefonlarda dinleniyo ya ihale mihale ben o işlere bakmıyorum” dediği,  

Tape No: 4498, 04.03.2008 tarihinde saat: 12.50’de Didem Ç. ile yaptığı görüşmede özetle; Didem Ç.’nin “Gittim karşıladım eve getirdim”, “Aa ne zaman istiyorsun sen onu”, “Yarın olabilir mi yarın sabah Furkan’dan alsan” dediği, H.A.Uğur’un “Arabasız çıkıyorsun o zaman ben Orhan’ı göndersem sana hemen bi dakkada” dediği, Didem Ç.’nin “Hemen on dakkada gelsin ağabeyciğim” dediği, H.A.Uğur’un “On dakka olmaz döverim ben şimdi onu hemen gelir” dediği, Didem Ç.’nin “Tamam hadi hadi” dediği, H.A.Uğur’un “Bi paket yap şey olduğu anlaşılmasın şeyin şeyi … o şeyi hadi görüşürüz bakalım” dediği, Didem Ç.’nin “Yaptım torbanın içinde hı hı torbada torbada tamam hadi hoşça kal” dediği, 

Tape No: 4499 04.03.2008 tarihinde saat: 13.51’de Nihat Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Kardeş Hüseyin beyle bi görüşte ee bugün kü maç maçla ilgili ne haberler var” dediği, Nihat Ö.’nün “Hah tamam onu onu unuttum abi arayacaktım doğru söylüyorsun bataryam bitince unuttum onu bi görüşeyim” dediği,  H.A.Uğur’un “Tamam acil bekliyorum ...” dediği, 

Tape No: 4500 04.03.2008 tarihinde saat: 17.35’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; Bülent G.’nin “Aa oldu bugün görüşme”, “Ama şey bizim aa avukatlar girdiler çıktılar pek rahat değiller” dediği, H.A.Uğur’un “Onların rahat olup olmamaları önemli değil” dediği, Bülent G.’nin “Çünkü havadan ortala diyorlar iş”, “Aa onlara göre iş ortada diyorlar yani ordaki ...” dediği, H.A.Uğur’un “Yok ben bişey bişey bilerek söyledim size onların demelerine gerek yok” dediği, Bülent G.’nin “Ha onlar öyle atlattı anlattılar bende onu söyleyim dedim size” dediği,  

Tape No: 4501, 04.03.2008 tarihinde saat: 17.37’de Nihat Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şeyden Hüseyin beyden mutlaka bi şey almamız lazım çünkü yarın açıklama yapacak ...”, “Yarın açıklanacak” dediği, Nihat Ö.’nün “Şimdi ona ben ulaşamayınca başka bir devre arkadaşımız var Hava Kuvvetlerinde ona söyledim şimdi bana 5 dakkaya kadar dönüyo” dediği, H.A.Uğur’un “Olumsuz düşünmek istemiyorum çünkü biz çok güvendik ona” dediği, 

Tape No: 4502, 05.03.2008 tarihinde saat: 17.17’de Nihat Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Eyüp’ün “Komutanım şey aradı da Hüseyin bey aradı da”, “Ee şey karar herhalde olumlu olarak çıkmış”, “Ha ha yani yazıldığı (anlaşılmıyor) avukatınız varsa gidip bakabilir dedi e arkadaşa İstanbul’daymış bir iki güne kadar gelcekmiş ama öğrenmiş aa” dediği, H.A.Uğur’un “İşlem tamam diye arayabilir miyim ben onu söyle bana” dediği, Eyüp’ün “Yani bana söylediği o gidipte av avukatı bakabilir dedi ee hatta avukatı da dosyadan inceleyebilir dedi biz inceleyemiyoruz ya dosyayı” dediği, H.A.Uğur’un “Yani istediğimiz mi oldu doğru mu söylüyorsun” dediği,  Eyüp’ün “Ha ha öyle diyorlar yani”, “Olumlu olarak sonuçlandı dedi dediği bu”  dediği görülmüştür. 

Tape No: 4647 05.03.2008 tarihinde saat: 17.25’de Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Meraba, ee acil olduğu için aradım, işlem tamam hayırlı Uğurlu olsun”  dediği, Bülent G.’nin “Esastan mı” dediği, H.A.Uğur’un “Her şey dediğiniz gibi” dediği, Bülent G.’nin “Süper” dediği, 

Tape No: 4503 05.03.2008 tarihinde saat: 18.11’de Nilüfer ile yaptığı görüşmede özetle; Nilüfer’in “Merhaba Nilüfer ben nasılsınız” dediği, H.A. Uğur’un “Buyurun” dediği, Nilüfer’in “Efendim bir şey rica edeceğim sizden e şimdi şöyle hafta sonu Pazar günü Gündem programı var konuşabiliyorum değil mi” dediği, H.A.Uğur’un “Tabi buyurun” dediği, Nilüfer’in “He he Tuncay beyin” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyorum haberim oldu haberim oldu biliyorum” dediği, Nilüfer’in “He o CD’leri gönderecektim” dediği, H.A.Uğur’un “Onları bize ivedi gönderin ivedi” dediği, Nilüfer’in “Eyüp beyle görüşeyim kargo yapayım” dediği, H.A.Uğur’un “Tabi tabi ivedi gönderin” dediği, Nilüfer’in “Tamam tamam oldu” dediği, 

Tape No: 4504, 05.03.2008 tarihinde saat: 19.35’de Nihat Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Iıı… Şu hastaneyle ilgili, ameliyat nasıl geçmiş onu bir öğrenebildik mi ya” dediği, Nihat Ö.’nün “Abi sana Ali tekmil vermedi mi ben özellikle bizim çocuğa..” dediği, H.A.Uğur’un “Bir de senden, senden duymak istiyorum yani” dediği, Nihat Ö.’nün “Aynen söylediği şu, aldığı cevap tamamdır o hasta sahibinin ıı.. malum yakınındaki o görevli arkadaş giderse hastaneye, o gereken bilgiyi alacaktır der” dediği, H.A.Uğur’un “İyi, buna sevindim kurtulmuş hasta yani” dediği, Nihat Ö.’nün“Gitsinler, sorsunlar bilgi alsınlar der abi” dediği, 

Tape No: 4506 06.03.2008 tarihinde saat: 10.54’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Buyurun başkanım” dediği, H.A.Uğur’un “Nasıl oldun?” dediği, X şahsın “İyiyim komutanım Yavuz alacak beni şimdi teklifi hazırlayacağım” dediği, H.A.Uğur’un “Yavuz bana geldi söyledi ben gereken şeyi. Olmaz öyle şey bu bir. İkincisi şeyden teyit aldın mı? Mahkemeden?” dediği, X şahsın “Yok komutanım almadım” dediği, H.A.Uğur’un “Her şey iyi filan, bir de şey bana dönmedi. Nedir onun adı?” dediği, X şahsın “Avukatı bakmadıysa ona” dediği, H.A.Uğur’un “Onu biz nasıl öğrenebiliriz? O polisi arar sorsak olur mu?” dediği, X şahsın “Bir sorayım komutanım onu” dediği, H.A.Uğur’un “Ona bir sorsan, netice nedir filan diye ıı …. Sende yok mu telefonu” dediği, X şahsın “Şeyin mi polisin mi?”  dediği, 

Tape No: 4507 06.03.2008 tarihinde saat: 11.10’da Ali E. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Var. Bütün şeyleri filan katalogları dağıttırdım ilgili yerlere”, “Dün de iki tane adam çağırdım. Bir tanesi Telekomdan ıı. Bir tanesi de şeyden Ankara Ticaret Odasından”, “Ondan sonra onlar ıı.. dedim ki böyle böyle yapın alın komisyonunuzu siz de gidin. Şimdi gittiler işte onlardan haber bekliyoruz”, “Koşturuyorlar yani”, “Bu ilk mi şeyimiz” dediği, Ali E.’nin “Ha. İlk olacak da daha dur bakalım işte”, “Bi 10 kağıt çıkarabilicen mi sen” dediği, H.A.Uğur’un “Ben 7 kağıt ayarladım sana”, “7 kağıt ayarladım sana demiştim ya” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No: 4508 06.03.2008 tarihinde saat: 14.10’da Nilüfer ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Sağolun,. Şeyi gönderdiniz mi o kargoyu” dediği, Nilüfer’in “Tabi tabi gönderdim dün akşam çıkış oldu, bugün ulaşır elinize” dediği, H.A.Uğur’un “... Şeyi aldınız mı Mahkeme sonucunu” dediği, Nilüfer’in “Yok bu akşammış o da”, “Akşam çıkacakmış, yok daha alınmadı akşam belli olacakmış yalnız beni Şeyda hanım aradı Bülent bey telefon bekliyormuş sizden” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam ben hastanede olduğunu biliyorum onun için aramadım” dediği,  

Tape No: 4509 06.03.2008 tarihinde saat: 14.14’de Faysal A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “…şey tamam işlem bitmiş ancak ben o şeye ulaşamadım, o polis kardeşimize”, “…bi netice alırsan ondan ne olduğunu bana bi dönersen en azından ben ona göre rahatlarım” dediği, Faysal A.’nın “Tamam benim başımla gözüm üzerine” dediği, 

Tape No: 4510, 06.03.2008 tarihinde saat: 14.55’de Faysal A. ile yaptığı görüşmede özetle; Faysal A.’nın “Çocukla konuştuk”, “Neticeyi bekliyorum diyor, ilgili yerlere söyledik, neticeyi bekliyoruz diyor” dediği, H.A.Uğur’un “Yani daha alıp söyleyememiş mi, bugün açıklanacak” dediği, Faysal A.’nın “Yok söylemiş söylemiş bağlantıları yaptım diyor”, “Anladım neticeyi alamadık yani de mi” dediği, Faysal A.’nın “Heh daha netice gelmedi diyor” H.A.Uğur’un “Heeh ne zaman alırız kardaş… seni” dediği, Faysal A.’nın “Vallahi vallahi gelir yani bugün yarın gelir” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam kardaş bugün açıklanacağını duydum” dediği, 

Tape No: 4511, 06.03.2008 tarihinde saat: 16.32’de Barbaros/Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Çıkmadı herhalde dimi” dediği, Barbaros’un “Çıktı” dediği, H.A.Uğur’un “Ben şeyi izledim aa şey geldi bana cd filmleri izledim”, “Filmlerden benim haberim var zaten biliyorum ben onu”, “Ha tabi biliyorum ee o vatandaşı ee vatandaşı biz iyi tanırız biliriz”, “Aa kulak çekecez ya haberi yok tabi bilmiyo garip”, “Ama o kötü olmuş yani kötü şey yapmış ee tabi millet bilmiyo tanıyanlar sadece yakıştırabiliyo ama çok önemli değil onu kaile almayın” dediği, Bülent G.’nin “Kaptan yok almıyoruz zaten ya” dediği, H.A.Uğur’un “Aa diğer konu da bu akşam elinize geçecek herhalde şey ameliyatla ilgili rapor”, “Ee o ameliyatı yapan doktor arkadaşa bıçak parası öderiz”, “Şey yaparız özel hastane olduğu için onu tamamlamamız lazım”, “Bi de hemşire var orda ona yardımcı olalım onları yarın konuşuruz sizinle” dediği,  

Tape No: 4513, 06.03.2008 tarihinde saat: 16.50’de Nihat Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Abiciğim şu ameliyatcıyı bidaha arar mısın bana hastanın durumunun kötü olduğunu ilettiler çok üzüldüm canım sıkıldı”, “E valla yani daha açıklanmamış ama ee birileri içerden haber aldık falan diyorlar hastaneden” dediği, Nihat Ö.’nün “Abi hemen arıyorum hemen arıyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Yani yani o arkadaşa lütfen söyle bana gerçeği söylesin tamam” dediği anlaşılmıştır. 

Tape No: 4514, 06.03.2008 tarihinde saat:17.03’de Nihat Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Nihat Ö.’nün “Diğer hatla görüşüyordum onla da bi görüşeyim tekrar döneyim dedi o da şaşırdı abi yani normalde o da karşı taraftan cevabı emin olarak aldığı için dün bize o şekilde  ...” H.A.Uğur’un “... şey olduysa gerçekten aa bizim için yıkım olur yani”, “Çünkü biz sadece oraya güvendiğimiz için başka bir yere bakmadık biliyorsun” dediği, Nihat Ö.’nün “Evet evet biliyorum abi bilmez olur muyum şimdi tekrar bana bi dönsün ben sana dönücem” dediği, H.A.Uğur’un “Bu arkadaşın bu doktorun ciddiyeti iyi bir ciddiyet dimi yani bilmiyorum sen” dediği, Nihat Ö.’nün “Daha önce daha önce yaptıkları bir konuyu bildiğim için” dediği, H.A.Uğur’un “Hıı yani ameliyattadır diyorsun” dediği, Nihat Ö.’nün “Tabi ki Cavit Ç.’nin ee” dediği, H.A.Uğur’un “Ee anladım anladım şeyi ee ama işte iki … çok kötü yani”, “Yani öyleyse çok kötü olur bizim için ben senden haber bekliyorum” dediği,  

Tape No: 4515, 06.03.2008 tarihinde saat: 18.04’de Nihat Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Nihat Ö.’nün “Mesai bittiği için ancak yarın hastaneye sabah gittiğinde ee tekrar sorarım böyle bişey olmaması lazım kendinden ve dostundan eminim demiş … gidecekmiş ordan Hüseyin’i arayacak beni arayacak abi yani ben … seninle aynı şoktayım ve şu anda daha adama da baskı yapamıyorum çünkü mesai doğru söylüyorsun bitmiş” dediği, H.A.Uğur’un  “... bu şoku atlatamayız yalnız eğer doğruysa”, “Bunu atlatamayız yani çok zor olur”, “Yani şeyin şirketin geleceğini bile etkiler Nihat ...”, “Çünkü biz ona güvenerek başka hiç bir şey yapmadık” dediği, Nihat Ö.’nün“Biliyorum biliyorum ve aynı bir ... söylediğim şu eğer yarın dedim bu adam ee bize doğrusunu söylemez sonra bizim yine öğrendiğimizde hala bizim bizim ilk bilgimiz doğruysa ben adamı hastanelik ederim dedim abi sen etmeden ben ederim dedi ama ona gerek kalacağını ben zannetmiyorum dedi yarın mesaiye başladığında ben seni arayacam demiş o kadar” dediği,  

Tape No: 4516, 07.03.2008 tarihinde saat: 13.19’da Faysal A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Sağol kardeş polis polisten bişey almadık estağfurullah bi netice alamadık ya” dediği, Faysal A.’nın “Hemen hemen ne yaptı yani karar çıktı mı” dediği, H.A.Uğur’un “Çıktı tabi de ben ee içerden haber alamadım şu anda yani o çocuk alabilir” dediği, Faysal A.’nın “ ... paran paran ne nasıl çıkmış olumlu olumsuz onu öğrenemedik” dediği, H.A.Uğur’un “Ya olumsuz … duydum ama ne olduğunu bi tam öğrenmem lazım yani”, “Kiminle yatırıldığını” dediği, 

Tape No: 4517, 07.03.2008 tarihinde saat: 14.07’de Faysal A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Yarın vatandaş geliyo ...” dediği, X Bayan’ın “Ha bişey söyledi mi” dediği, H.A.Uğur’un “Yo bişey konuşmadım ki ben onla”, “Açmadım telefonları başka kızlar filan aradılar”, “Kapatcam yani buraya öyle düşünüyorum haberin olsun”, “Ne yapayım hayatım ya çok moralim bozuldu bildiğin gibi değil yani bu kadar demorolazi olacağımı bende tahmin etmiyordum ama elimde değil ya çok rezil oldum anladın mı”, “Prestijim sıfır’a indi yani keşke söylemeseydim adama ya” dediği, X Bayan’ın “Evet evet ya off tüh ama canım sen kötü niyetle şey yapmadın ki ama” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam anladım da ama bu iş böyle yürümez yani”  dediği, X Bayan’ın “Ayy neyse bak bakalım ya hayırlısı olsun hakkınızda boşver sıkma canını ya” dediği, H.A.Uğur’un “Yo ben istemiyorum artık kesin yani bu şekilde bundan sonra devam etmese de”, “Şeyim kaçtı nasıl deyim sana yani”, “Aptal yerine kondum ya keriz yerine kondum yani” dediği, 

Tape No: 4518, 07.03.2008 tarihinde saat: 14.15’de Faysal A. ile yaptığı görüşmede özetle; Faysal A.’nın “Baş tacısın yav senin elaman hangisidir bu çocuğu korkutmuş” dediği, H.A.Uğur’un “Korkutmuş mu” dediği, Faysal A.’nın “Ha” dediği, H.A.Uğur’un “Allah Allah   yok kardeş ya olur mu bu kendi kardeşimizi niye korkutsun” dediği, Faysal A.’nın “ona söyledim dedim yav ne oldu dedi valla abi dedi duruşması yapılmışta şimdi dedi onlar kararı duruşmada hemen vermemişler”, “Ben dedi daha bugün onun cenazesi varmış”, “Aradığımda şeydeydi mezarlıktaydı”, “Bende dedi uğrayacam ondan sonra dedi ben dönecem” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım anladım daha henüz vermemişler kararı o zaman” dediği, Faysal A.’nın “Yok yok yok dedi kararı vermemişler dedi benim haberim var” dediği,  H.A.Uğur’un “Kim kimse korkutmamıştır ya” dediği, Faysal A.’nın “Yok ya bunlar şeyden korkuyorlar kurban ah ah ne diyeyim şimdi bu telefon melefon dinlemeler çoğaldı ya” dediği, H.A.Uğur’un “Yav kardeş bizim bizim yanlış bir iş yaptığımız yok ki Allah’ımızın izniyle ya Allah’a verecek hesabımız var başka kimseye yok kardeş ya” dediği, Faysal A.’nın “Aynen öyledir sen bana bağ göster yol göster geleyim öteye bakıyorum bu televizyonlara bakıyorum haberlere bakıyorum ya diyorum bu işi maskaralığa dökmüşler maymunluğa çevirmişler bu nasıl iştir” dediği, H.A.Uğur’un gülerek “doğru söylüyorsun valla hayırlısı olur kardeş” dediği, Faysal A.’nın “Ben neticeyi alır almaz ararım çocuğun telefonu var değil mi” dediği tespit edilmiştir.  

Tape No: 4519, 07.03.2008 tarihinde saat: 17.08’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; Bülent G.’nin “Kürşat bey” dediği, H.A.Uğur’un “… Koşturuyoruz içerde biraz ee sinirlendirdiler bizi malum konuyla ilgili” dediği, Bülent G.’nin “Ya çok kötü oldu yani çok fena dal yedik niye böyle oldu” dediği, H.A.Uğur’un “Ee evet aldınız mı neticeyi” dediği, Bülent G.’nin “Aldım tamamen aleyhimize en kötü şekliyle aleyhimize yani” dediği, H.A.Uğur’un “Evet çok sinirli ve üzgünüm yarın geldiğinizde konuşuruz” dediği, Bülent G.’nin “Yani ta başka bir kıvama girerdin ben siz o kadar kesin konuştunuz ki başka …” dediği, H.A.Uğur’un “Yok doğru bizim yüzde yüzdü bizde şimdi onu çağırdık o vatandaşı niye böyle olduğunu dinleyecez biraz sonra yarın gel çok üzgünüm yani söyleyecek bişey bulamıyorum ee yarın geleceksiniz dimi” dediği,  

Tape No: 4520, 07.03.2008 tarihinde saat: 17.23’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Kardeş yarın için arkadaşlar orda olsun aa şirkette olsun Orhan’a da bi söyle daha dilekçe vermediyse vermesin istifası için”, “Biraz kötü bir görüşme yaptım İstanbul’da yani yarın herhalde noktalayacağım bu işi alsın şirketi falan çünkü çok rezil olduk adama” dediği, X şahsın “Anladım komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Şey belli oldu ee netice tamamen aleyhimize”, “Tamamen yani yüzde yüz aleyhimize adam tabi şunu söylüyo diyo ki o zaman bana söyleseydin ben başka bi yerden bi nane bulurdum diyo hayatımın en büyük kurşununu yedim yani onu duydum şimdi biraz önce beni aradı”, “Ondan sonra tabi çok boktan bir olay yarın bütün arkadaşlar şeyde olsunlar” dediği, 

 
Tape No: 4521, 07.03.2008 tarihinde saat: 18.25’de Nihat Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Nihat Ö.’nün “Ee Eyüp söyledi mecburen yarın sabahı bekleyeceğim ve ben ne yapacağımı göreceksin” dediği, H.A.Uğur’un “Aa bu çocuğu yalnız getirsen iyi olur tabi bize ya”, “Bilelim yani nasıl satıldığımızı bilelim en azından” dediği,  

Tape No: 4522, 08.03.2008 tarihinde saat: 15.25’de Levent….. ile yaptığı görüşmede özetle; Levent’in “Aa Levent ben bizim çatı” dediği, H.A.Uğur’un “Ha merhaba Levent bey nasılsınız”, “Hamdolsun çok iyiyim Ali Osman aradı herhalde sizi” dediği, Levent’in “Evet Atilla bey” dediği, H.A.Uğur’un “İsmi ismi Tuğrul U.”, “Ha ha ben sizden bi hesap numarası alacam şimdi ee” dediği, Levent’in “Şimdi burada 3-4 tane genç grup var ben ee tanımıyorum tabi Tuğrul beyi”, “Hesap istendiği zaman kendisi ee ben Atilla Uğur’un oğluyum diye bize bilgi verirse ee”, “Biz gerekeni yaparız ondan sonra da ben hesapla ilgili bilgiyi de size aktarırım Atilla bey” dediği, H.A.Uğur’un “Ben şimdi alabilir miyim sizden hesap numarasını” dediği, Levent’in “Aa tabi biz oraya şahsi hesap numarasını verecem Yavuz beyin o da şu an aklımda aklımda yok ee” dediği, H.A.Uğur’un “Kürşat albay olarak geliyordum ben oraya” dediği, Levent’in gülerek “Haa” dediği, H.A.Uğur’un “Çok sağol bizim oğlan hesap alırken aa” dediği, Levent’in “Tamam tamam ben hallederim şimdi ben onlara meyve falan ikramımızı yaparım ilgilenirim ben siz merak etmeyin” dediği,  

Tape No: 4523, 10.03.2008 tarihinde saat: 13.47’de X bayan şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X bayan’ın “Haa iyiyim Atilla amcam sağol sen nasılsın” dediği, H.A.Uğur’un “Hemen bi kağıt kalem al eline de bişeyler yazdırcam sana”, “Şimdi malum şeyleri senin İstanbul var ya”, “Onların hepsini Antalya Garanti Bankasına göndermişler bütün senetleri”, “İyi daha iyi oldu ben sana sen oraya olcak bundan seneti alıp kendimiz yırtıcaz yani”, “Yüzüncü yıl garanti bankası size yakın olan dimi”, “Ha ha şimdi senet no’sunu söylüyorum Mart 20’nin senedini söylüyorum yani 20 Mart’a kadar ödememiz gereken 3 bin doların senet numarasını söylüyorum”, “Bir beş üç dört”, “Dokuz üç beş”, “Sekiz”, “Sıfır” dediği, X bayan’ın “Tamam” dediği, H.A.Uğur’un “Ben sana gönderecem sen onu alıp dolara çevirip o bankaya yatıracan o senedi alıp yırtacan” dediği, X bayan’ın “Hasan abinin eşi geldi” dediği, H.A.Uğur’un “Hasan hayatta mı”, “Götürüp bankaya vereceksin ve senetini alıp yırtacaksın”, “Her ay bunu 20’sine kadar yapacaz” dediği, X bayan’ın “Karttan çekemeyeceğim bi miktar yani hani gidip elden almam gereken bi miktar”, “Aa şeyin acaba Zafer’in çekebileceği bir yer olur mu onu düşün düşündüm” dediği, H.A.Uğur’un “Olur tabi canım niye olmasın Zafer bildirsin bana düşündüm düşündüm”  dediği, 

Tape No: 4525, 10.03.2008 tarihinde saat: 18.59’da X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Aa yarın müsaitsen bi ara yanına uğrayacamda bi mevzu var bi ko konuşmam lazım senle ya” dediği, H.A.Uğur’un “Yarın ee ful tam doluyum ama kaçta gelirsin” dediği, X şahsın “Kaçta istiyosan o saatte geleyim abi”, “Hıh yalnız ciddi mevzu seni de ilgilendiren mevzu” dediği, H.A.Uğur’un “Mutlaka, si….m anasını oğlum öyle kötü mevzuları dinleyecek halimiz kalmadı da aa”, “505’in açık açık mı” dediği, X şahsın “Açık abi aradım açmadın ki” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam arıyorum ben seni arıyorum ben arıyorum” dediği,   

Tape No: 4526, 10.03.2008 tarihinde saat: 19.00’da X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Şey diycem ya ee hep gündemde olan bişey vardı ya hani benim haberimde yoktu hep şey olan denizaltı muhabbeti var ya”, “Abi sende biliyon bende biliyom ya”, “Ya şu Bülent beyin bir işi var”, “Hah şimdi şimdi ofisteyiz ya burda bi abimiz var”, “Senden iyi olmasın içerden bi adam ee Deniz Kuvvetlerinden”, “Çok ince ince ee bi takım şeyler anlattı bize”, “Ha bilgileri anlattı bize ondan sonra bunu senle paylaşmak istiyorum abi”, “Yani biliyom sen bu işin ne kadar büyük olduğunu sen biliyorsun”  dediği, H.A.Uğur’un “Ya biliyorum bilmez miyim”, “Tabiî ki biliyorumda” dediği, X şahsın “Bunu yani biz burda şimdi toplantıdayız”, “Adam anlattı geldi böyle böyle konuştu” dediği, H.A.Uğur’un “Sen hangi ofistesin onu biliyim önce” dediği, X şahsın “Aşağıda” dediği, H.A.Uğur’un “Ha kendi ofisindesin” dediği, X şahsın “Evet evet” dediği, H.A.Uğur’un “Ama böyle dersen olur olur” dediği, X şahsın “Ha aşağıda abi aşağıda yukarda işim olmaz benim”, “Ha yani bunu bilmen lazım”, “Her zaman böyle bir fırsat geçmez abi” dediği,  

Tape No: 4527, 12.03.2008 tarihinde saat: 21.50’de Zafer K. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Doğrudur. Şeyi ben gönderdim sana ıı… haberin olsun” dediği, Zafer K.’ ın “Ha tamam ben hallettim onu ya” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam ben o gün gön.. haa öyle mi anladım” dediği, Zafer K.’ ın “Tabi tabi. Aldım onu, aldım, bende dosyada” dediği, H.A.Uğur’un “Yetti mi ağabeyciğim” dediği, Zafer K.’ ın “Yetti yetti abi”, “Hatta bi 40 gibi” dediği, H.A.Uğur’un “Ya boşver onu, ben aman eksik göndermemiş olayım da, onu sorcaktım”, “Gelin oğlum, özledik ya” dediği, Zafer K.’ ın “Abi nasıl gelelim ya” dediği, H.A.Uğur’un “Şeyle, ıı.. arabayla veya otobüsle de gelebilirsiniz. Hahaha (Gülüyor)”, “Yeni yasa çıkardılar o…. çocukları” dediği, Zafer K.’ ın “Emeklileri yiyorlar abi yavaş yavaş” dediği, H.A.Uğur’un “Vallahi. O…. çocukları neyse ya” dediği, Zafer K.’ ın “İlerdekiler bilmiyorum nolcak hani. Bizlere belki vurmıyacak da” dediği, H.A.Uğur’un “Kötü kötü. Ya kötü kötü ya. Çocuklarımız için çok kötü ya” dediği, Zafer K.’ ın “Tabi canım yani. Neticede ilerisi de olcak, çocuklar ne yapcak bilmiyorum yani. Hayırlısı” dediği, H.A.Uğur’un “Selam söyle evdekilere oldu mu” dediği, Zafer K.’ ın “Aleyküm selam abi sağol, sen de selam söyle” dediği, H.A.Uğur’un “ablanın da çok selamı var, hoşça kal canım” dediği, Zafer K.’ ın “Aleyküm selam, Aleyküm selam sağol abi sağol. Siz gelin abi, sizin gelişiniz kolay” dediği, H.A.Uğur’un “Vallaha bizim biz nasıl ev değiş.. Neyse onları sonra konuşuruz” dediği, 

Tape No: 4528, 13.03.2008 tarihinde saat: 14.42’de Faysal A. ile yaptığı görüşmede özetle; Faysal A.’nın“Gurban, bizim bu adam bugün aradı”, “Karar biraz nahoş çıkmış ya” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyorum, biliyorum haberim var. Benim haberim oldu. Biz orda” dediği, Faysal A.’nın“Dedim ya niye böyle oldu”, “Dedi vallaha dedi, bizim o adam devreye girmiş, ama işte nasıl olduysa ..... öbürüne yanaşmamışlar” dediği, 

Tape No: 4529, 13.03.2008 tarihinde saat: 16.50’de Bülent….  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ama şimdi sadece benim merak ettiğim ve bilmenizi istediğim şu var, yani ıı.. etik değildi bizim arkadaşımız 10 defa araması için, aradığı halde dönmemesi birazcık soru işareti bıraktı olsun ben sizle bunu paylaşayım da” dediği, Bülent’in “Avukatlar biraz hepsi öyle” dediği, H.A.Uğur’un “Iıı.. biraz değil çoğu öyle. Bu arada tabi biz başladık, ıı şöyle başladık derken “1 numara”yla yarın oturacaz, ıı bakalım ne diyecek ne gibi bir savunma yapacak bize”, “Haberiniz olsun ondan yani” dediği, Bülent’in “Tabi tabi yani öbür raportör de “1 numara”yla beraber hareket etti”, “Öbür konularda Işıl hanım gelip sizi herhalde biraz bilgilendirdi” dediği, H.A.Uğur’un “Doğrudur doğrudur, tabi gelişmeleri biz yakıynen de içerden de takip ediyoruz. Hepsini paslaşıcaz ve görüşücez” dediği, 

Tape No: 4530 14.03.2008 tarihinde saat: 12.12’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şu da var tabi ıı.. şeye başka birisini düşünmüşler bu KOM KOM diye bir yer var KOMlar var ya” Mezra KOM diye gidiyor ya”, “Buraya başka birisini düşünmüşler ben dedim ki yani bu KOM’a buzdolabı olan birisini vermeniz daha iyi olur filan diye söyledik”, “Bir değerlendirme yapıyorlar yani doyup doymayacağımızı zaman gösterecek” dediği, 

Tape No: 4711, 14.03.2008 tarihinde saat: 18.45’de Bülent G. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  H. A. Uğur’un “Alo merabalar iyi akşamlar Tevfik (Kod)” dediği, Bülent G.’nin  “Ha merabalar nassınız” dediği, H. A. Uğur’un “İyiyim çok teşekkür ederim çok çok iyiyim iki şey söyliyeceğim” dediği, Bülent G.’nin  “Bi dakka size bi numara Işıl versin”, “Size Işıl Hanım bi numara verir ofisten ararsanız”, “Yo siz Işılı arayın da siz ondan alın ben buradan aramayım biraz daha sağlam olur” dediği,

Tape No: 4531 14.03.2008 tarihinde saat: 18.46’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Hemen şeyi ara Işıl’ı ara, sana İstanbul’daki ofisten benim adamın numarasını verecekmiş bir özel numara herhalde. Onu bana hemen ilet” dediği,

Tape No: 4532 15.03.2008 tarihinde saat: 11.54’de Kaan… ile yaptığı görüşmede özetle;  KAAN’ ın “Abi iyiyiz çok şükür ııı. Kemerburgaz’da işte bi 4 kişilik bir yer aldık” dediği, H.A.Uğur’un “İlk bu mu oğlum, ilk aldığımız bu mu” dediği, Kaan’ ın “Ha ilk bu abi”, “Şimdi de 4 kişi burada toplantı yapıyor Ali bey” dediği, H.A.Uğur’un “…biz de burada baya güzel çalışmalar yapıyoruz, biz de bir yerden bir şey umuyoruz” dediği, 

Tape No: 4533 15.03.2008 tarihinde saat: 12.14’de Ali E. ile yaptığı görüşmede özetle;  H.A.Uğur’un “İyi. Bu ilk şeyiniz dimi abi” dediği, Ali E.’nin“Bu ilk ama şu anda İstanbul piyasasında en yüksek aldığımız şey” dediği, H.A.Uğur’un “İnşallah biz de bizde diyorum birileriyle görüştük, ııı… Real’in Tepe Güvenlik’ten vazgeçme durumu var burada Etlik Real Ankara Etlik varya”, “Ordaki Real’in inşaatını yapan çocuk bizim arkadaşımız başka bir konudan”, “O çocuk geldi, bizimkiler izah ettiler. “Köpekli Koruma” istiyorlarmış onlar zaten ben Hakan’ı da aradım” dediği, Ali E.’nin “… Bir 3 kişilik daha alıyorum proje”, “Güzel şeyler olacak artık” dediği, H.A.Uğur’un “Olacak abi sen hiç, sen sağlığına bak, gerisini hepsini halledicez Allahın izniyle canım gardeşim benim var mı bir isteğin” dediği, 

Tape No: 4534 17.03.2008 tarihinde saat: 11.56’da Orhan… ile yaptığı görüşmede özetle;  H.A.Uğur’un “Orhan merhaba bu aşağıdaki garajın kumandasını ben o gün Eyüp beye vermiştim ondan sonra geri almadım”, “Aşağıda çocuk varsa bi tanesiyle gönder ya da sen bi on dakika sonra aşağıya in” dediği, Orhan’ ın “Başkanım ben Keçiöeren’deyim ama hemen Eyüp beyi arayım o bürodaydı” dediği, H.A.Uğur’un “Eyüp veya kimdeyse artık yani o anahtar kimdeyse aşağı garajın”, “Onu ara” dediği,  

Tape No: 4535, 17.03.2008 tarihinde saat: 12.46’da Nihat…  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şimdi, anladım bugün çok önemli bir gün ee” dediği, Nihat’ ın “Biliyorum abi biliyorum” H.A.Uğur’un “Telefonla da olsa bize mutlaka alo demen lazım saat dört buçuktan önce” dediği, Nihat’ ın “Abi biliyorum şimdi zaten onlar yemek yemeye çıktı hastanede ki arkadaşım”, “Bi sabit telefona geçince beni arayacaklar”, “Bi konuşacaz”, “Ondan sonra da bende Eyüp’le görüşcem inşallah” dediği, H.A.Uğur’un “Ya bugün çok önemli yani” Nihat’ ın “Biliyorum abi bilmez olur muyum bilmez olur muyum” dediği,  

Tape No: 4536 17.03.2008 tarihinde saat: 20.19’da X şahsın ile yaptığı görüşmede özetle;  X şahsın “… bi iş var bişey konuşmamız lazım senle” dediği, H.A.Uğur’un “Konuştuğumuz konular dimi” dediği, X şahsın “Yok yok alakası yok”, “Alakasız bir konu abi boşver telefonda anlatmayım bunu”, “Yani şeylerle ala yani o konuştuklarımızla alakalı olmayan bir konu” dediği, H.A.Uğur’un “Biz derken kimle diyosun sen” dediği,  

Tape No: 4537, 18.03.2008 tarihinde saat: 19.48’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X erkek şahsın “Bu yarın ki konuyla ilgili bir hastayla ilgili bir doktor birine girdi”, “Haberiniz olsun diye aradım”, “Yarın ki hastayla ilgili diyorum”, “Ee bir doktorda daha önce devreye girdi ama cılız bilginiz olsun diye arz ettim” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım anladım koçum” dediği, 

Tape No: 4538, 19.03.2008 tarihinde saat: 12.19’da X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “… nasıl takip ediyor musun her şeyi” dediği, X şahsın “ (İki ...) komutanım çok şeyi takip edemiyorum”, “Ama ee gelişmeler güzel tabi komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Sana bişey söylemiştim onla ilgili bi çalışma yapabildin mi” dediği, X şahsın “Komutanım şimdi ee hassas bir konu” dediği, H.A.Uğur’un “Senin üzerinden değilde başka yerlerden işte ordan buradan filan (iki ...)” dediği, X şahsın “Evet o şimdi ee o o bir kanala yüklendik o kanal şey çıktı ee benim arzettiğim bişey çıkmıyo ordan”, “Başka bir kanal var onlar şimdi ee uzaktalar onların gelmesini bekliyorum komutanım”, “Ee hassas bir konu olduğu için ee” dediği, H.A.Uğur’un “Eyvallah evet” dediği, X şahsın “O konu da biraz zamana ihtiyacım var komutanım”, “Emredersiniz” dediği, H.A.Uğur’un “Eyvallah şeyde ee resmin bütününe bakmak lazım hani şey var ya” dediği, X şahsın “ (Gülüyor) Osman bey mi komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Eee vatandaş düzelecek ama şu anda ee resmi resmin bütününü görmek lazım sen merak etme tamam mı” dediği, X şahsın “Ee anlaşıldı komutanım (gülüyor)” dediği, H.A.Uğur’un “Yani resmin bütününe bakmak lazım” dediği, X şahsın “O da öyle yazmış zaten komutanım yani” dediği, H.A.Uğur’un “Ama hepsi ikileniyo hepsi ikileniyo yani iyi (gülüyor)” dediği, X şahsın “Yeniden yeniden bazı karakterler ee ortaya çıkması lazım komutanım”, “Adam orda dikilmiş kafasına böyle yukardan aşağıya şey gibi karga gibi silah çekiyo falan”, “Kim olursa olsun neticede bi silahlı kuvvetler mensubuna yapıyo bu hareketi”, “Bi polis memuru yapıyo bunu yani”, “Birkaç (bir ...) lazım komutanım oraya sadece o adam yetmiyo yani”, “Kopardılar şimdi İstanbul’a bağladılar işi” dediği, H.A.Uğur’un “Evet Haydar’ı takip ediyor musun Haydar’ı”, “Haydar diye de biri var ya orada” dediği, X şahsın “Ha komutanım ben fazla izleyemiyorum komutanım”, “Haa tamam komutanım tamam (gülüyor)”, “O çağrışım yapıyo komutanım” dediği, 

 Tape No: 4539 19.03.2008 tarihinde saat: 12.27’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “İyi çok güzel yo sesimiz çıkıyorda size ulaşamamış ee ışıldaklı arkadaşınız”, “Ee şöyle bu şey var ya hani Oğuz’ların kurucusu var Metehan”, “Mete Hakan var ya bu Hakan”, “İşte Oğuz beyin eski adı filan”, “O tamamen tamamen ikili o adam yani şey alman futbolunu çok seviyo ee Fenerbahçe’yi tutuyo Aziz Y.’yi filan haberiniz olsun”, “Çok (bir ...) hayır hayır çok net çok net ben ee ışıldağa söyledik biz ışıldak sizi aydınlatamamış yani dün bulamamış sizi ama ben kendim arayım ikaz edeyim dedim yani haberiniz olsun”, “Tamamen ikili çok çok net ikili yani çok net ee aman dikkat”, “Ama biz ona bağımlı değiliz tabi biz iyiyiz yani merak etmeyin”, “Tabi biliyorum onların hepsinden haberim var ee biz çok iyiyiz ama yani bilginiz olsun ona da güvensizliğinizi şu anda belli etmeyin ama tamamen ikili oynuyo net olarak (iki ...)” dediği, Bülent G.’nin “Ben ben huylandım onun için size sordum” dediği, H.A.Uğur’un “İyi biz zaten öyle düşünüyorduk biliyorduk ee o tamamen alman ekolüne şey entegre olmuş ve Fenerbahçe klübü başkanını falanda çok seviyo” dediği, 

Tape No: 4540 19.03.2008 tarihinde saat: 12.15’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; Bülent G.’nin “İyi akşam onu onu göndermeden yapmak istemedim” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım şey yaptınız mı ee ikaz ettiniz mi o insanlara”, “Ee makarnaları” dediği, Bülent G.’nin “Konu şöyle aa bunlar yeniden teklif hazırlamışlar 500 sayfalık”, “Yani şeyin idarenin istemesinden dolayı”, “Ee baya detaylı bir teklif hazırlamışlar 500 sayfalık teklif hazırlanınca bunlarında 500 sayfalık yeni teklif gelince aa bu kadar kısa zamanda idare bunu inceleyip anlayamamış”, “İşin içinden çıkamamış”, “Ee ve onun üzerine çağırmışlar bunları tekrar yani işimizi kolaylaştırmak için”, “Onları izah etmişler fakat ondan sonra yine bir takım şeyler sormuşlar toplantıda bu sefer toplantıya gelen adamlar ya biz dur bi dakka kafamız karıştı yanlış bişey söylemeyelim bunları size yarın sabah daha net verelim demişler”, “Yarın sabah vereceklermiş bir de bu Fransızların işte” dediği, H.A.Uğur’un “Evet lisans olayı evet” dediği, Bülent G.’nin “O sadece içindeki ufak bir ee kısmın lisansında Fransızların haltı yani Fransa’dan geliyormuş o paket”, “Parça Fransızlar’da Türkiye’yi hani masaya itmek için onu sıkıştırmışlar teklifin içine yani hani”, “Türkiye ile diyaloğu açmak için”, “Aa İtalyanlar üst düzey uyanmamış buna ordaki teklif hazırlayan adam da yani ufak önemli bişey değil deyip geçmiş koymuş onu”, “Onu çıkartıyorlar bu akşam”, “Yarın da aa ka şey idarenin anlayacağı şekilde bir özet rapor veriyorlar yani 500 sayfanın hani özetini toplam” dediği, H.A.Uğur’un “Hı hı tabiî ki tabi yani anlaşılır olması lazım çünkü (anlaşılmıyor)” dediği, Bülent G.’nin “El elli atmış o özet raporda elli atmış sayfalık bi özet rapor” dediği, H.A.Uğur’un “İyi ama olsun yani vakit çok kısa olduğu için her şeyde tamam olduğu için” dediği, Bülent G.’nin “Yalnız orada ee dediğim gibi bu Akın Z.” dediği, H.A.Uğur’un “Ha ben biliyorum tamam onları şey yapmayalım onların hepsini aldım ben haberleri” dediği, Bülent G.’nin “Diğerleri falan aynen demirci diye birisi var bilhassa” dediği, H.A.Uğur’un “Yarın ki yarın ki icraatlarını düzgün verirlerse problem yok ben biliyorum”, “Ama onu düzgün vermeleri lazım yani”, “Doğru ee tamam yani yarın sabah ee siz ikaz ettiyseniz onlar gereğini yaparlar”, “Çünkü her şey hazır olduğu için ee problem olmasına şey yaptım yani ben sıkıldım fakat iyi yani yarın sabahleyin gidip onu düzelteceklerse mesele yok” dediği, Bülent G.’nin “Bu sektörde bu sanayide bu iş böyle yürüyo maalesef”, “Çünkü bu arada dinamikler biraz fazla” dediği,  

Tape No: 4543, 21.03.2008 tarihinde saat: 18.42’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Başkanım müsait miydi şey” dediği, H.A.Uğur’un “O bozuk ya o bozuk”, “Kısaca, ben anlarım zaten” dediği, X şahsın “Iıı.. ben görüşmeyi yaptım”, “Geldi bize bilgi verdi, o süreçte bir sıkıntı yok”, “Iıı.. yalnız şey var. Diğer o şey vardı ya arkadaşın durumu”, “Onla ilgili geldiler görüştük”, “İşte şeyin ıı Halil beyin ameliyatı işte 10 peşin alalım diyorlar, işte geri kalanını da 14’ünü de sonradan yaparsınız ama esastan hallederiz, yaraları kapanır diyolar” dediği, H.A.Uğur’un “Halil beyin ameliyatı için bıçak parası ne kadar istiyor ki adamlar” dediği, X şahsın “Bıçak parası işte 10 kağıt istiyo önden, geri kalan 140’ını da sonra verirsiniz diyor” dediği, H.A.Uğur’un “Ama adam ölür, masada kalır bu sefer” dediği, X şahsın “Vallahi yani masada, onun da garantisini veriyor” dediği, H.A.Uğur’un “Hımm. Neyse ben onunla ilgili sana dönerim o zaman; başka bir hastaneye de bakabiliriz ama ben sana söylerim” dediği, X şahsın “Yarın… anladım çünkü bir de yarına kadar dönerseniz, Pazartesi ameliyata alalım diye düşünüyorlar”, “Yarın yani öğlene kadar bir cevap verirseniz, Pazartesi hemen ameliyathaneyi hazırlatalım diye…” dediği, H.A.Uğur’un “Zaten dikiş parası bilmem nesi zaten 10 lira falan tutar değil mi”, “Olur. Sadece 10 lira mı” dediği, X şahsın “Hayır, yani ilk başta on” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım anladım. Iııı.. ne diyecektim ben sana? Makarnayı merak ettim ya pişmiş mi” dediği, X şahsın “Onda bir problem yok pişmiş, ıı.. tamam, şimdi bir şey değil, diğerlerine de aynı şeyi yapmışlar” dediği, H.A.Uğur’un “Onları da sıkıştırmışlar öyle mi” dediği, X şahsın “Ha fiyo fiyonklarda ıı.. sıkışmış”, “Tabi herkes anlatmış, meyve şeyini, önümüzdeki hafta da .....(1 kelime net anlaşılamadı “salçasını” olabilir) falan dökeceklermiş” dediği, H.A.Uğur’un “Ama bizim hep haberimiz olcak inşallah” dediği, X şahsın “Tabi birebir, birebir” dediği, H.A.Uğur’un “Yani herkesten önce haberimiz olması lazım ki işe yarasın. Yoksa Muhittin bey de amuda kalkar yani”, “Şeyi, Orhan beyi yarın şeye göndermeyi unutmayın”, “Iıı.. o gitsin, alsın işte yani. O çünkü o konuda onu görevlendirmiştik biliyorsun”, “Tamam koçum benim. Başka bir şey var mı” dediği, X şahsın “Ben sizden işte öğlene kadar şey yapabilirsem, cevap alabilirsem, şey yapacam onu” dediği, H.A.Uğur’un “Şey gelecek mi sana kahvaltıya Abuzittin bey” dediği, X şahsın “Onu, onu işte arıyorum şu anda, ulaşamadım toplantıdaymış”, “Yani onu davet edecem de, daha dönmedi bana, şeyden cebinden ulaşacam şimdi” dediği, 

Tape No: 4544, 21.03.2008 tarihinde saat:18.23’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Hocam, tamam diyelim onlara ama şeyden de garanti isteyelim Muhittin Beyden de” dediği, X şahsın “Tabi tabi beraber olcaz yarın” dediği, H.A.Uğur’un “Muhittin bey, o garantiyi bence Muhittin bey versin yani ben Muhittin beyi tanırım. Anladın mı”, “Yani “İşte ben görüştürdüm” deyip aradan sıyrılmasın bence” dediği, X şahsın “Tamam. O zaman pazartesi vereyim mi şeyini” dediği, H.A.Uğur’un “E tabi de o şey de çok fazla ya o kadara ameliyat olur muymuş ya” dediği, X şahsın “O daha fazlaydı” dediği, H.A.Uğur’un “Profesör gircek tabi şeye” dediği, X şahsın “Tabi. O belli. Bölüm başkanı Bölüm Başkanı girecek dedim, yoksa kabul etmem dedim ben şeyi” dediği, H.A.Uğur’un “E nasıl Yüzde yüz diyorlar peki”, “Allahın bileceği iş bu yani onu anlamadım ben” dediği, X şahsın “Ben de anladım daha önce yüzde yüz yaptık. Görüşmeden şey yapmışlar” dediği, H.A.Uğur’un “Ama şey belli değil ki daha doktor, hangi doktor olduğu belli değil” X şahsın “O doktora falan kalmıyor hiç”, “Hani .....(1 kelime anlaşılamadı) anlattığımız şey vardı ya”, “Hemen kökten çözüyo atıyo bu” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam olur, ama Muhittin bey olsun şey, sorumlu” dediği, X şahsın “Tamam, ben yarın kendisiyle görüşürüm” dediği, 

Tape No:5012, 21.03.2008 tarihinde saat: 12.09’da X bayan şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Bir sürü insanlar rektörler şunlar bunlar en son şener paşaya kadar geldi telefonda konuşturuyorsun beni şimdi anlamıyor musun ne olacağını”, “Ulan mücadele” dediği, X şahsın “Tamam bir hafta gittin on gün gittin sonra ne olacak ne yapcaz ya” dediği, H.A.Uğur’un “Hayır ne on günü bi önümü bi göreyim bi üç dört gün bi gideyim önümü bi göreyim” dediği,   

Tape No: 4545, 21.03.2008 tarihinde saat: 19.55’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ertuğrul’un gidip geldiği yer canım” dediği, X şahsın “Kıbrıs” dediği, H.A.Uğur’un “Yaa ulan ben söylemek istemiyorum pat diye söylüyon Hahaha” dediği, X şahsın “Lan ibneye bak ne bileyim lan bilmece gibi soru soruyorsun adi herif konuşturma beni” dediği, H.A.Uğur’un “Oğlum, telefonlarda.. neyse”, “Pazar akşamı ordan yer istiyorum” dediği, X şahsın “Abi Pazar akşamı ben ordan” dediği, H.A.Uğur’un “Şeyinden ııı.. o iyi taraf var ya hani kalabalık olan taraf” dediği, X şahsın “Kolordu karargahının olduğu yerden mi” dediği, H.A.Uğur’un “İşte bu Galatasaray’ın G’siyle başlayan yerden” dediği, X şahsın “Anladım da, nasıl ulaşayım ben bu saatte Kıbrısa, askeri hat yok bir şey yok” dediği, H.A.Uğur’un “Aciliyetimiz var, bilmem ne var onun için sana söyledik paşam”, “Beni ilgilendirmez ne yaparsan yap” dediği, X şahsın “Ulaşmaya çalışacam” dediği, H.A.Uğur’un “Pazar akşamı giriş, Pazar akşamı giriş” dediği, X şahsın “Tamam ulaşmaya çalışcam en kötü ihtimalle gidince şey yap o zaman. Orda merkez komutanı Halit var Halit’i bul” dediği, H.A.Uğur’un “Pazar akşamı giriş, Halit’i bul; nasıl bulursan bul ama sen bul” dediği, X şahsın “Ulan adi herif bulamazsam sana en kötü ihtimali söylüyorum. Tepemi attırma benim…. .....(konuşmalar çakışıyor anlaşılamadı)” dediği, H.A.Uğur’un “Sen Halit’i bulursun ve Pazar akşamına bana ben gitmeden yer ayırmış olursun” dediği,

Tape No: 4546, 22.03.2008 tarihinde saat: 11.50’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şu camı kapasana oğlum (Bulunduğu ortamdaki birine) Iıı.. oraya sen şey yap, nedir onun adı, bu hastanın kökten çözümü, çabuk çözümü, acele çözümü ben hiçbir şey anlamadım”, “Rahat olarak onu yaz ki ben başka profesörlere göstereyim onu”, “Buradaki arkadaşıma göstereyim ki ona göre bıçak şeyini falan ayarlasın” dediği, X şahsın “Çünkü, biz birazdan buluşacağız çünkü adamla” dediği, H.A.Uğur’un “Ha iyi o zaman, buluştuktan sonra şey yapacaz değil mi yani acele filan dedin ya sen, acelesi nasıl oluyor bu işin onu bir anlıyalım” dediği, X şahsın “Acelesi şu, biz adama “tamam siz ameliyathaneyi hazırlayın” diyeceğiz” dediği, H.A.Uğur’un “Dedik diyelim dedik” dediği, X şahsın “Pazartesi küçük parçasını vereceğiz”, “İş bittikten sonra…, alo”, “Yani iş bittikten, elimize de geldikten sonra da patoloji raporu” dediği, H.A.Uğur’un “Ya anladım da bu biyopsi raporunun belirli bir süresi var o süre, baya uzun bir süre onun için diyorum yani” dediği, X şahsın “Hayır hayır, o süreye gerek kalmıyor şu anda” dediği, H.A.Uğur’un “İşte onun nasıl olacağını bana yazman lazım yani”, “Onu benim adamıma anlatmam lazım” dediği, X şahsın “Iıı.. o zaman ben, şeyi adresi verirseniz? Ben hemen” dediği, H.A.Uğur’un “Vereceğim vereceğim. Sen oraya gene yazabilirsin ama gene ameliyat şeklinde yani” dediği, X şahsın “Tamam hemen hemen yazıyim, çünkü buluşunca adama olur veya olmaz diyecez” dediği, H.A.Uğur’un “Sen nasıl bir elektrik aldın doktordan” dediği, X şahsın “Vallaha yani artık” dediği, H.A.Uğur’un “Hahaha (Gülüyor)” dediği, X şahsın “Doktorlara güven olmadığı için” dediği, 

Tape No: 4547 22.03.2008 tarihinde saat: 12.11’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Başkan şey ee diğer konu müsait değildi herhalde” dediği, H.A.Uğur’un “Yok o bozuldu ya şans işte”, “Aa hayırdır bunda bunda iyiyiz bunda bi sıkıntı yok ben”, “Ama yine de kapalı tabi”, “Ama şimdi biz o zaman bu doktorların hepsini adresini madresini işte her şeyini almamız lazım yani artı Muhittin beyin kesin şey olması lazım kefil”, “Sağlık memuru Muhittin bey yüzde yüz bu işin içinde olmalı” dediği, X şahsın “Bu işin içinde zaten bu işin içinde” dediği, H.A.Uğur’un “Yani yüzde yüz içinde olmalı ki hesap soralım ya da teşekkür edelim ikisi aynı adam olmalı”, “Peki ee Makarnacılar ne yapıyorlar”, “Herkesten önce makarnanın tarihini öğrenecez dimi herkesten önce” X şahsın “Tabi tabi yani o şeyin sosun tarifini getirecekler zaten” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam öyle olunca bende ee şeye İstanbul’daki o lokanta sahibi adama göstermem lazım o şeyi” dediği,  

Tape No: 4548 22.03.2008 tarihinde saat: 12.29’da Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “ (İki ...) golf klübündeyim Bülent beyin şeyleri vardı onları getirdim”, “Anladım anladım nerde bizim adam”, “Şimdi gitti Antalya’ya biraz önce (iki ...)” dediği, H.A.Uğur’un “Ben birisini göndermiştim ona anahtarını Zeynep hanım vermeyecek mi”, “Yo yo tanıdığınız birisi geliyo iyi birisi geliyo 9. kattan bi anahtar var”, “Kürşat de yeter Kürşat deyin arkadaşı de yeter” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Tamam oraya söylesin Kaan’dan alsın anahtarı” dediği,  

Tape No: 4550, 22.03.2008 tarihinde saat: 13.12’de B.Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Hocam bu Zeynep hanımın yemek yaptığı bizim bazen yemek yediğimiz bi yer var 10. kat”, “Onun anahtarı nerde” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Oraya kimse giremez ki Zeynep hanımda onun” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam işte onu soruyorum yani yarın akşam maç falan seyredecem orda da onun için” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Ha öyle olur abi Zeynep hanım Zeynep hanım yemek yapar size” dediği, H.A.Uğur’un “Yarın akşam maç seyredecem”, “Kimse bilmesin benim geldiğimi tamam mı”, “Tamam koçum yarın akşam seyredecem bugünle ilgili bişey yok sen Kaan’a verdin mi şeyi söyledin mi talimatı verdin mi” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Evet evet talimatı verdim abi tamam onu ben hallettim” dediği,  

Tape No: 4551, 22.03.2008 tarihinde saat: 13.55’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Hocam merhaba bu şeyle ilgili biyopsi raporu ile ilgili peki onlar bize bi kağıt verecekler mi başka yok” dediği, X şahsın “Yok şu anda başka yok” dediği, H.A.Uğur’un “Hani öyle konuşmuştuk ya”, “Hani şimdi yanında bişey vereceklerdi hani kaybolursa giderse diye” dediği, X şahsın “Ama şu an şu anda yazılmış bişey yok ya şey ee (anlaşılmıyor)”, “Yok yani öyle şey yok şu anda” dediği, H.A.Uğur’un “Onu konuşmuştuk ama dimi daha önce hani (bir ...) etmek için” dediği, X şahsın “ (Bir ...) o onla onla bunlarla bunlar ayrı ama onlar bilmiyorlar” dediği, H.A.Uğur’un “Ha bunlar farklı mı” dediği, X şahsın “Bunlar farklı onlar değil o” dediği, H.A.Uğur’un “Sen ne diyosun oğlum bu işe şimdi benim için biliyorsun önemli olan ee hastanın hastaya mahçup olmamak artık elli defa bir şey söyledik olmazsa diye düşünüyorum net” dediği, X şahsın “Valla çok net net koyduk tavrımızı yani biz dedik ki artık bu ee şey bizim için çok önemli”, “Hastamız önemli”, “Yani bu konuda öyle bilinmesini çok net olarak anlattık Muhittin beyle birlikte”, “Net olarak anlattık net olarak anladılar net olarakta bu hafta içersinde şeyleri bekliyoruz yani” dediği, H.A.Uğur’un “E bunlar iyi profesör mü peki ben anlamadım ki ya sen anlamışsındır iyi profesör mü çakal mı yani hasta bakıcımı ne bunlar” dediği, X şahsın “Yani gördüğümüz kadarıyla iş yapacak arkadaşlar ama yani ee görmüyo sonuçta yani (iki ...) ee çok fazlada benim yani çok fazla tanıdığım olmayınca şey yapamıyorum ee”, “Güvenemiyorum aa Muhittin beyle görüştük ailesini tanıyo şeyi tanıyo” dediği, H.A.Uğur’un “Muhittin beye dedin mi benim söylediklerimi onları”, “Sorumlu sensin diye” dediği, X şahsın “Tabi tabi söyledik (bir ...)” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam koçum benim Makarnaspor” dediği, X şahsın “Ee on onlarla ilgili şimdi şeyde şöyle bir saat sonra falan birisi gelecek burada birisiyle görüşcem”, “O hani beklediğimiz vardı ya”, “O gelecek ee saat üç gibi onla görüşcem” dediği, H.A.Uğur’un “O onu iyi sıkıştır yalnız üç’teki adamı” dediği, X şahsın “Tabi on ondan sonra (bir ...) Muhittin beyle kendi şeyleri var o da kendi uğraşıyo”, “ (Bir ...) veriyo sonucunda” dediği, H.A.Uğur’un “Bi de o aldığın makarnayla ilgili bizim gelecek olan Kırdar spor salonu (iki ...) anında bana ilet ki”, “Bende burda şimdi vatandaşla beraber olacam bir saat sonra”, “Elim boş olmasın” dediği, X şahsın “Tamam (bir ...) görüş görüştüklerimi size iletirim” dediği,  

Tape No: 4552, 22.03.2008 tarihinde saat: 16.11’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; Bülent G.’nin “Üçüncü mesajınızı aldım Antalya’dayım”, “Turnuva hazırlıkları yapıyoruz burada” dediği, H.A.Uğur’un “Çok güzel çok güzel”, “Şeyi aldınız mı ee mali maili okudunuz mu” dediği, Bülent G.’nin “ (Duyulmuyor) hangi maili” dediği, H.A.Uğur’un “Ha hemen bi mailimi okuyunda ondan sonra görüşelim olur mu"  dediği, 

Tape No: 4553, 22.03.2008 tarihinde saat: 16.15’de Bülent G. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ee yani hastanın kurtulması lazım ne yapalım artık kanser sarmış ama çok iyi yani” dediği, Bülent G.’nin “Tamam tamam tamam Pazartesi ben ee ben Nilüfer’e söylerim Eyüp beyle görüşür” dediği, H.A.Uğur’un “Yo yo gerek yok Pazartesi İstanbul’da bir arkadaşımız var ona Nilüfer şey yapsın” dediği, Bülent G.’nin “Ne kadar 30’umu hepsini mi bi anda hazırlayacaklar” dediği, H.A.Uğur’un “Aa okudunuz mu tam olarak” dediği, Bülent G.’nin “Okudum evet” dediği, H.A.Uğur’un “Hı hı yani 20 şey yapalım”, “20 dolar” dediği, Bülent G.’nin “Tamam onu hazırlarız”, “Öbürü birkaç gün alır çünkü” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam öbürü bittiği anda zaten görüşürüz”, “Yalnız Nilüfer” dediği, Bülent G.’nin “ (Bir ...) ne kadar lazımsa söylerler bizimkiler ben şimdi söylüyorum talimat veriyorum”, “Sinyalleriniz burda tamam biliyorsunuz değil mi o programda bir aksaklık yok Temmuz hani” dediği, H.A.Uğur’un “Yok tabiî ki biliyorum tabiî ki” dediği,  

Tape No: 4653 22.03.2008 tarihinde saat: 21.23’de Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ben sana tabi buralarda konuşmak istemediğim için ama sen anlamadın. En sonunda mecburiyetten söyledik yani. Anladın dediği mi”, “Baktım sen değişik anlayınca mecburen söylemek zorunda kaldım neyse” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Ama haber vermediniz ya, Nuray da bir şey söylemeyince ben merak, o zaman” dediği, H.A.Uğur’un “Tabi ki söylemeyecek canım yani. Oda bilmiyor çünkü” dediği,  

Tape No: 4555, 23.03.2008 tarihinde saat: 20.42’de Bülent A.’nın gönderdiği mesajda;  “Abi iyi aksamlar,buhafta hastaneye yatan hastamizin durumu cok iyiymis,bilgimiz olsun istemisler.insallah en kisa zamanda son durumunu iletirler” yazdığı,

Tape No: 4556, 24.03.2008 tarihinde saat: 10.51’de Nilüfer ile yaptığı görüşmede özetle; Nilüfer’in “30- 45 dakikaya kadar bende olacak nasıl yapacağız” dediği, H.A.Uğur’un “Otelde Zeynep hanım diye birisi var biliyorsunuz, bir poşetin içinde ne olduğu belli olmayacak şekilde ona gönderirseniz ben arkadaşa söyleyeceğim onları aldıracağım” dediği, 

Tape No: 4557 24.03.2008 tarihinde saat: 10.55’de Eyüp … ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “… başka soslu makarna var mı” dediği, EYÜP’ ün “olumlu yarın görüşeceğim ben onunla ilgili” dediği, H.A.Uğur’un “Vatandaş şeye gitti 34’e gitti herhalde” dediği, 

Tape No: 4559, 24.03.2008 tarihinde saat: 16.10’da Nuray…. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “İki şey söyleyeceğim birtanesi bu gecelik bir oda daha istiyorum sadece bu gecelik artı aynı katta olursa daha iyi olur”, “İkincisi benim arkadaşımım sürekli gitti güzel bir restorantlar var önemli bir misafirim var bu akşam nereden rezervasyon yaptıralım bu işleri sen yaptığın için sana soruyorum” dediği, NURAY’ ın “Mesela çok mu üst düzey balık mı sever, et mi sever, manzara mı sever nasıl bişey istersiniz” dediği, H.A.Uğur’un “Balıklı bişe olursa çok güzel olur bizim için” dediği, NURAY’ ın “Sanset çok güzeldir, hem manzara güzeldir hem yemekler güzeldir” dediği, H.A.Uğur’un “Yeri nerede bunun” dediği, NURAY’ ın “Kuruçeşme” dediği, H.A.Uğur’un “Şey biliyor mu Barbaros biliyorum”, “Tamam o biliyorsa sorun yok, o zaman iki kişiyiz biz düzeltiyorum 3 kişiyiz biz” dediği, NURAY’ ın “Okey isim ne yazalım” dediği, H.A.Uğur’un “Muhittin diyin yeter Muhittin bey”, “Sanset mi demiştiniz” dediği, NURAY’ ın “Hıı sanset” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam çok teşekkür ederim o odanın şeyini de arıyorsunuz değil mi” dediği, 

Tape No: 4561 25.03.2008 tarihinde saat:14.54 Eyüp…  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Garip şeyler ne sen söyle bişe yok bu telefonda iyi”, “Malum adam” dediği, EYÜP’ ün “Iı ismi N ile başlayan” dediği, H.A.Uğur’un “İkili oynayan anladım” dediği, EYÜP’ ün “Evet bir tek onda toplanmış her şey gitmişler kimseye bişe göstermeden gitmişler karşı tarafa brifingi vermişler, şimdi herkes tedirgin şimdiye kadar olmamış bir konu esas içinde olması gerekenler falan kimsenin haberi yokken gitmişler ama tedirgin yani sıkıntı buradan” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım da ne oldu da bu haberi kim nasıl öğrenmiş İngiliz mingiliz diye peki” dediği, EYÜP’ ün “Hayır, onu o kız çocuğu dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Kız çocuğu onu nereden duymuş”, “O zaman işte bizim gücümüzün şimdi görünmesi lazım bizim adamımızın şimdi öğrenmesi lazım her şeyi”, “valla bizim adama söyle beni hiç ilgilendirmez tozlu dumanlı havada bizim adamımız varsa eğer ki var muhittin bey gücünü gösterip durumu öğrenmeli bence”, “O zaman kız çocuğunu da çağır hemen hiç bekleme kimseye de olmadı yapamadık edemedik diye bişe söylemeyin” dediği, 

Tape No: 4562, 24.03.2008 tarihinde saat: 16.33’de Eyüp/Muhittin… ile yaptığı görüşmede özetle; EYÜP’ ün “İşte ona uğraşıyoruz, yani anlaşılmayan konu şu iki tane bir yerden üç tanede çok üst düzeyde adamın katıldığı toplantının bitiminde hemen bilgi çıkıyor” dediği, H.A.Uğur’un “Yani dışarıya mı sızıyor diyorsun” dediği, EYÜP’ ün “Hayır dışarı sızma değil kasıtlı sızdırma var gibi geliyor bize” dediği, H.A.Uğur’un “Kastın sebebi ne sizce” dediği, EYÜP’ ün “Yapmak istediklerini daha rahat yapmak kendi isteklerini rahat yapmak için çalışıyorlarmış gibi geliyor onun için değişik birkaç kişiden bilgi almaya çalıyoruz çünkü çok üst düzeyde üç tane bir taraftan iki tane bir taraftan alta ki grupların haberi olmadan toplantı bitiyor hemen haber çıkıyor yani toplantının bitimine müteakip şimdi onun için çağırdım kızı” dediği, H.A.Uğur’un “Muhittin beyi ver bir görüşeyim”, “Şimdi Muhittin, kardeş zor durumda zaten bizim işe yaramamız lazım onun için senin hastanede ki hastabakıcı arkadaşlar…(ses üst üste biniyor)” dediği, MUHİTTİN’in “Biliyorum ama ben sana diyorum ki abi ameliyata katılan hasta bakıcı bile bilmiyor diyorum o kadarda iddialı söylüyorum adam nasıl biliyor ben ona şaşıyorum haber nasıl gidiyor ben ona şaşıyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Ben şunu söylüyorum zor zamanda adamın(...) biz bu ikinci golü yememeliyiz” dediği, MUHİTTİN’in “Abi bak şimdi yüz yüze olmadığımız için sana izah edemiyorum gol yeme durumu yok kimse bilmiyor çünkü ne olduğunu ha dışarıya sızdırılan bir bilgi var o bilgi niye sızdırıldı ben onu anlamaya çalışıyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Koçum o zaman gereğini yapın” dediği, MUHİTTİN’in “Abi zaten onun için çalışıyorum” dedidiği, H.A.Uğur’un “Bizden daha güçlü değil bu oruspu çocukları” dediği, MUHİTTİN’in “Değil tabiî ki kesinlikle yani” dediği, H.A.Uğur’un “o zaman gereğini yapın bizi mahcup etmeyin” dediği, 

Tape No: 4563 26.03.2008 tarihinde saat:14.55’de Eyüp…  ile yaptığı görüşmede özetle; EYÜP’ ün “… şu an iyi herhangi şey yok bugün bir görüşme yapacak ondan sonra dönecek bana” dediği, H.A.Uğur’un “Sen dün kız çocuğu ile görüştün mü” dediği, EYÜP’ ün “Dün görüştüm tabi geldik beraberce görüştük ondaki bilgileri aldık bizdeki bilgileri söyledik”, “Size söylediğimiz gibi, bazı bilgiler almışlar İngilizlerle ilgili onları söyledi bize şimdi tekrar görüşecek Muhsin bey ondan sonra görüşeceğiz kendisiyle ama sanırım geç saatlerde olacak” dediği, H.A.Uğur’un “Şey ne oldu hastanede yatan hastanın ameliyat durum”, “… bilgiyi kim vermiş kız çocuğuna benim (anlaşılmıyor ses üst üste biniyor) ama öyle olsa çok ciddi olsa beni arardı aramadı beni çünkü” dediği, EYÜP’ ün “Tabi tabi o evet, yani bizimde tereddütlerimizi var şey olabilir bilgi kirliliği olabilir veya menfaat temini olabilir ama biz üzerinde hakikaten çok fazla şeye başladık yani” dediği, H.A.Uğur’un “Bizim için Muhittin bey önemli bizde Muhittin beye her şekilde bakacağız” dediği, 

Tape No: 4564, 26.03.2008 tarihinde saat: 19.52’de Nuray… ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “İyi akşamlar Nuray mesai bittikten sonra arıyorum kusura bakma” dediği, NURAY’ın “Olsun önemli değil rica ederim buyurun” dediği, H.A.Uğur’un “Şimdi bizim bu ekip daha doğrusu şöyle diyeyim bu aile 8 inde orada olacaklar sen 31 ile 8 yapmıştın şimdi 8 ile 16 yapalım olur mu 8 giriş 16 çıkış” dediği, NURAY’ ın “Tamam yarın değiştiririm” dediği, H.A.Uğur’un “Haziran konusunda bir değişiklik yok, onun teyidini aldınız değil mi” dediği, NURAY’ ın “Bir problem yok onda” dediği, 

Tape No: 4565, 26.03.2008 tarihinde saat: 22.23’de Eyüp… ile yaptığı görüşmede özetle; EYÜP’ ün “Şeyle görüştüm ben görüşmüşler ama herhangi bir işlem yapılmamış bu gün Cuma günün falan netleşecekmiş hala başkandaymış daha toplamamışlar hiç kimse büyük ihtimalle Cuma günü falan tamamlanır diyorlar” dediği, H.A.Uğur’un “Peki bir gelişme yok mu yani dünkü uyduruk veya uyduruk değilse de doğru olan nereden çıkmış ne olmuş ne bitmiş” dediği, EYÜP’ ün “Şimdi herkes den almışlar dünkü konun üzerine bugün yapılan hiçbir şey yok, yani şeye de Işıllar gelmedi bu gün şeyi bekledim ben yarın sabah görüşeceğim tekrar onunla, o size bildirdiğimiz konun haricinde hiçbir gelişme yok şu anda, Muhittin beyin şeyi de tamam yarın (anlaşılmıyor) vereceğim kendisine sabah buluşacağız zaten” dediği,

Tape No: 4566 27.03.2008 tarihinde saat:18.25’de G.Levent Ö.’in gönderdiği mesajda; “Komutanim size soyledigim jasmincort otelde yer yokmus girne dedeman otelde kemal bey adina yer ayrildi gecelik 50 dolar.Ayrica aydogan alb teli 0533..” yazdığı, 

Tape No: 4713, 28.03.2008 tarihinde saat: 23.39’da Bülent G. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  H. A. Uğur’un “Şimdi tekrar görüştüm arkadaşımızla biz her türlü konuda birinciyiz haberiniz olsun” dediği, Bülent G.’nin  “O doğru değil” dediği,H. A. Uğur’un “Hayır, hayır anlatamadım genelde K puanında şey puanında biz birinciyiz” dediği,  Bülent G.’nin  “K da birinci olabiliriz ama şimdi orda teknikte kaçıncıyız önemli olan birde şeyde iliyorum mesela” dediği, H. A. Uğur’un “Şey olarak bunların hepsini biz alacaz aldıktan sonra bi şey söyleriz” dediği, Bülent G.’nin  “Şöyle bi şey var bakın şimdi 5 tane kategori var orda”, “Ofset kısmında birinci değiliz ikinciyiz ve büyük bir fark var teknikte de birinciyiz ikinci olmaya çalışıyoruz ama ikinci üçüncü olarak gidip geliyoruz aradaki fark büyük olursa maviler son K puan değerlendirmesinde bunların hepsi birbirine yakın onun için teknikte birinci gelelim diyecekler. O biz olmayacağız”, “Bundan evvel bi kaç kere birinci çıktık biliyorsunuz yine o dediğiniz gibi değil olay olay çok karışık” dediği, H. A. Uğur’un “Yani bizim aldığımız bilgiler tabi çok iyi içerden bizzat aldığımız bilgi bunlar” dediği, Bülent G.’nin  “Şimdi o önemli değil mavinin tutumu ve mavinin orda ki reaksiyonu çok önemli” dediği,   H. A. Uğur’un “Hayır mavide de çalışıyoruz ondan da haberiniz olsun yani” dediği, Bülent G.’nin  “Çünkü tabi yani teknikteki aradaki puan farkı çok önemli” dediği, H. A. Uğur’un “Elbette tabi” dediği, Bülent G.’nin  “Bugün bitti o bugün tamamlandı ondaki farkı bilmiyorum biz ikincimiz üçüncümüz onu bilmiyorum” dediği,  H. A. Uğur’un “Ben şifai olarak bu rakamları aldıktan sonra size arıyacam ve size bilgi vericem” dediği,

Tape No: 4567 10.04.2008 tarihinde saat:15.53’de Ali E. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Orda, şeyi yazacaklar işte yazsınlar çizsinler de onu bekliyorum” dediği, Ali E.’nin “Ne yazıp çizecekler sende ne ilgisi var” dediği, H.A.Uğur’un “Neyse sonra konuşuruz onları. Sen ne yaptın” dediği, Ali E.’nin“… bir araya bir gelelimde bazı şeyleri görüşmemiz lazım sen ne zaman gelirsin bu taraflara yakın bir zaman var mı ufukta” dediği, H.A.Uğur’un “Ben o tarafta değilim de onun için diyorum” dediği, Ali E.’nin“Pazartesi falan oralarda olur musun” dediği, H.A.Uğur’un “Oralarda olmamda ben hafta içinde senin olduğun yere gelirim”  dediği,  

Tape No: 4568 14.04.2008 tarihinde saat: 10.32’de Eyüp ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Bilgiler şey mi böyle başkası okuduğu zaman sıkıntı yaratacak bilgiler değil mi” dediği, EYÜP’ ün “Birde o gün konuştuğumuz bilgilerden de ufak tefek müsaade ederseniz bir ikitane şey vereyim çok fazla şey vermeden. Bir de şey var bu hani bizim hesko vardı ya sencerin selamı var size”, “İstanbul daki herif beni aradı sabahtan, 5 km  bir malzeme istedi bende sencere söyledim dedim adam acale 5 km istiyor hemen tamamla yarında İstanbul’a gidiyormuş adamla protokolü imzalayacak bizim anlaşmamız baki zaten bayada bir malzeme yani 5 km dünya kadar”, “Sabri beyin selamı var Sabri beyle Kızılcıhamam’a gideceğiz öylene doğru orada bir arazi varmış geldikten sonra size arz ederiz” dediği, 

Tape No: 4570, 17.04.2008 tarihinde saat:17.57’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Adana madana varmış orda oralarda filan ne şey ettin” dediği, X şahsın “Valla orada varmış oralarda” dediği, H.A.Uğur’un “Hee iyi mi oralar” dediği, X şahsın “Oralarda bi baksınlar mı abi” dediği, H.A.Uğur’un “He işler iyiyse bi sesini duysaydık iyiydi yani” dediği, X şahsın “Tamam abi eee şey yapalım o zaman bugün mü şey yapalım” dediği, H.A.Uğur’un “Tabi tabi şimdi yani fazlaya gerek yok” dediği, 

Tape No: 4571, 22.04.2008 tarihinde saat: 13.57’de Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şimdi sana ben bir şey söyleyeceğim. Sen anlarsın söyleyeceğimi C.tesi akşamına”, “Çok özel bir misafirim olacak şeyde. Orda”, “Hı o adamı eğlendirmem lazım anladın mı”, “Bizim koç gibi paşamız yani”, “Yani iyi bir program yapman lazım akşam sekiz dokuzdan sonra” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Nereye gidiyor abi” dediği, H.A.Uğur’un “Oraya işte şeye, hı kalacağımız yere”, “Adamcağız rahatlasın yani anladın mı”, “Hani şimdiden söyleyeyim ki o gün derler yok C.tesi yok daha önce arasaydınız filan diye”, “Ee onu bir kafana yaz not et. Kimse bilmesin. Bu çok özel bir misafirim benim”, “Tamam koçum şeyin parası da önemli değil Demin söylediğim konun” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Tamam” dediği, H.A.Uğur’un “En iyisi olsun yani” dediği, 


Tape No: 4714, 24.04.2008 tarihinde saat: 12.08’de Barbaros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  B. H. Altıntaş’ın “Abi anahtarları, Zeynep hanım yazıhaneye gitmiş”, “Yetişecekte Kayhan var kapıda Kayhan’da anahtarlarız”, “Tamam abi, bekliyor zaten sizi kapıda” dediği, H. A. Uğur’un “Tamam tamam canım sağol” dediği,

Tape No: 4574, 24.04.2008 tarihinde saat: 21.07’de Mustafa A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Bi bakabilir misiniz, ne var ne yok diye” dediği, Mustafa A.’nın“Bi şe yok” dediği, H.A.Uğur’un “Eeee yine, yine de bi teyit etmemiz de fayda var diye düşünüyorum” dediği, Mustafa A.’nın“Yok yok yok keyfine bak ya”, “Yani sen bir şey mi hissettin” dediği, H.A.Uğur’un “Yo öyle bir şey değil de genel anlamda merak ettim” dediği, Mustafa A.’nın“Yok yok yakında göreceksin genel anlam bombok” dediği, H.A.Uğur’un “Ha ha ha ne zaman şey yapacaklar iddianameyi” dediği, Mustafa A.’nın“Az kaldı” dediği, H.A.Uğur’un “Az kaldı anladım, var mı bir şey” dediği, Mustafa A.’nın“Bu kadar akıllı adamların böyle aptal aptal insanlarla bir arada olması” dediği, H.A.Uğur’un “Evet kesinlikle” dediği,  

Tape No: 4575, 25.04.2008 tarihinde saat:11.05’de Necdet…..  ile yaptığı yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şimdi saat 14:45 sıralarında”, “Ee Hayat Residint otel var Harbiyede” dediği, NECDET’in “Evet komutanım biliyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Hı biliyorsun, Harbiyede ki Resint otelin önünde olun. Yalnız Otel görevlilerine filan asla benim kim olduğumdan kimi beklediğinizden filan bahsetmeyin arkadaşları da ikaz et” dediği, NECDET’in “Emredersiniz komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Ondan sonra bende orada olacağım. Ordan bir yere gideceğiz. Tamam yavrum” dediği, NECDET’in “Emredersiniz 14:45 te Hayat Residans otelin önünde olacağım komutanım” dediği, 

Tape No: 4576 25.04.2008 tarihinde saat: 14.45’de Necdet ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Siz hangi otele geldiniz yavrum” dediği, NECDET’in “Hayat Otele komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Hayat Rasins dimi” dediği, NECDET’in “Evet komutanım, şu an önündeyiz” dediği, H.A.Uğur’un “Ha içerde orda şey bekliyor seni, Eyüp Başçavuş siyah bir arabanın içinde, onla görüş ben geliyorum” dediği, 

Tape No: 4577, 25.04.2008 tarihinde saat:17.03’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; A. A.’nın “İyiyim abi bu gün şeye geldim bir Paytata geldim döneceğim biraz sonra” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım, yarın bekliyorum” dediği, A. A.’nın “Yarın sen nerede olursun sen abi” dediği, H.A.Uğur’un “İşte haberleşeceğiz ben sana yer söyleyeceğim”, “Ben oradayım çünkü ben oraya geldim” dediği, 

Tape No: 4578 25.04.2008 tarihinde saat: 20.14’de  Eyüp ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “(Uydu kanalıyla istedikleri yerde istedikleri aracı bak bu yolda giden araç ta olabilir,  kaza yaptırabiliyorlar, uçağı düşüttürebiliyiorlar, gemiyi batıttırıbiliyorlar, bu çok özel bir Yahudi Grubun elinde evet ) Alo”, “E anladım şey yapmayın yani kusura bakmayın bizde o şekilde oturmak zorunda kaldık, yanlış anlaşılmasın Savcıda” dediği,  

Tape No: 4579, 25.04.2008 tarihinde saat:23.34’de A. A. ile yaptığı yaptığı görüşmede özetle; A. A.’nın “Pehlivan İstanbulda Reis” dediği, H.A.Uğur’un “Anlaşıldı anlaşıldı. Hı yarın kaçta görüşüyoruz”, “Ee ondan sonra ben hazırım. Yani 11 den sonra öğleden sonra hazırım” dediği, A. A.’nın “Tamam bir araya geliriz şey yaparız Aslıhan da eğer şey olursa bir yerde otururuz Aslıhan’la da şey yaparız görüşürüz” dediği, H.A.Uğur’un “Onunla da görüşürüz tabi canım. Tabi görüşürüz öğleden sonra onunla da görüşürüz”, “Daha sonra ben onu ders çalışmaya göndeririz biz o şeye Aslıhan’ı” dediği, A. A.’nın “Biz şeydeyiz hı Havaalanındayız” dediği, 

Tape No: 4580, 26.04.2008 tarihinde saat:19.17’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Geldin mi” dediği, A. A.’nın “Yok abi ben şimdi Ak Merkezden taksiye biniyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Ak Merkezden taksiye biniyorsun, dediğim yeri anladın” dediği, A. A.’nın “Söyle bakim” dediği, H.A.Uğur’un “E şey Hayat Rasins, Hayat Rasins oteli” dediği, A. A.’nın “Tamam, şeyin o karşısında mı” dediği, H.A.Uğur’un “Ceylanın karşısında Ceylan Otelin karşısında” dediği, A.AYDIN’ın “Hayat Rasins ee Divanın orda mı” dediği, H.A.Uğur’un “Tabi tabi, Divanın arkası, Ceylanın karşısı”, “Aşağıya geldiğinde çaldır telefonu” dediği, 

Tape No: 4581, 26.04.2008 tarihinde saat: 19.24’de Barbaros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “En iyisi 600 dolar abi sabaha kadar”, “Öyle mi olsun yoksa bu mu olsun”, “Bu biraz daha düşük” dediği, H.A.Uğur’un “Ne kadar” dediği, H.A.Altıntaş’ın “300 falan dedim” dediği, H.A.Uğur’un “İyi iyi” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Kuaförde konuşamıyordu da”, “Vallahi biz Çırağan’dayız bir misafir var onunla toplantıda bilmiyorum artık gelecek miyiz gelmeyecek miyiz yemeğe mi gidecez” dediği, H.A.Uğur’un “Sen gelmezsen de beni arayıp söyleyecen dimi şeyi ben sana şeyi de söyleyeyim 908 numara 908” dediği, 

Tape No: 4582 26.04.2008 tarihinde saat: 19.42’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Geldin mi kardaş” dediği, A. A.’nın “Geldim abi kapıdan giriyorum şu anda”, “Gir. Orada Eyüp bekliyor seni alacak” dediği, 


Tape No: 4583 26.04.2008 tarihinde saat: 20.42’de Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Sabah haberin olsun biliyon de mi onun sabah olduğunu”, “Problem yok” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Şimdi onlarla konuşuyorum abi” dediği, H.A.Uğur’un “He bizde beraberiz şuanda misafirlerimle”, “908 deyiz tamam”, “O geldiği zaman ben vatandaşı kendisine şey yaparım veririm doğru mudur” dediği, 

Tape No: 4585 26.04.2008 tarihinde saat: 21.35’de Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “Geliyorlar Abi yoldalar. 2 kişi gönderiyor ikisi de hangisini beğenirse diyor, ikisi de birbirinden güzel dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Eyvallah bakalım” dediği, 

Tape No: 4594, 27.04.2008 tarihinde saat: 09.47’de Çağlar…..  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Taksim’de inersen işte aşağıya doğru ineceksin, aşağı derken şeye, Divan oteli, Ceylan Oteli var ya” dediği, ÇAĞLAR’ ın “Evet Elmadağına doğru yürüyeceğim” dediği, H.A.Uğur’un “Heh yaşa aferin orada Hayat Recins var, Hayat Recins” dediği, ÇAĞLAR’ ın “Hı hı ben sorar bulurum Atilla amca” dediği, H.A.Uğur’un “Yalınız şey yap Oğuzu ara da geldiğinde aşağıdan sokmazlar Oğuz aşağıya inip seni alsın”, “Bir de senin evin adresi neresi, Beşiktaş’ın neresinde” dediği, ÇAĞLAR’ ın “Beşiktaş Behçet Necatigil Sokakta Atilla amca” dediği, H.A.Uğur’un “Behçet Necatigil sen bana bir mesaj ile bu adresi tam göndere bilir misin, ben bazen evrak filan göndermek zorunda kalırım, tamam” dediği, ÇAĞLAR’ ın “Tamam Atilla amca yollarım ben” dediği, H.A.Uğur’un “Bu numarama gönderiver oldu mu yavrum” dediği, 

Tape No: 4596, 28.04.2008 tarihinde saat: 13.35’de Barbaros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.Altıntaş’ın “İyi abi. Sabah oraya uğradım ben”, “Kendisi yoktu zarfın içine koydum yapıştırdım üstünede Kürşat beyden diye yazdım abi” dediği, H.A.Uğur’un “İyi kendisine ulaştıracaklar değil mi” dediği, B.H.Altıntaş’ın “Onunla bir konuşursan onun ücretini de ay başında işte ne kadarsa” dediği, 

Tape No: 4597, 02.05.2008 tarihinde saat: 15.22’de Ali E. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Bende pazartesi şeye geçiyorum YÖRÜĞÜN yanına”, “Ordaki işlerimiz var ya ordan haberler var” dediği, Ali E.’nin“Görüş bakalım da” dediği, H.A.Uğur’un “Hı gidiyorum gidiyorum pazartesi oraya bir çıkarma yapacam” dediği,


Tape No: 4598, 02.05.2008 tarihinde saat: 15.42’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; A. A.’nın “Şimdi ben şey aradı Kırıkkale İl Genel Sekreteri var Atanur Aydın arkadaşımız”, “Karakeçelide bölünmüş bir yol ihalesi varmış”, “Kırıkkalenin Karakeçeli ilçesi varya abi”, “Orada bölünmüş bir yol ihalesi varmış”, “Yapabiliriz değil mi” dediği, H.A.Uğur’un “Yaparız her şeyi yaparız ya” dediği, A. A.’nın “Şimdi abi Karakeçeli P.tesi günü saat bir buçukta Karakeçeliye uğranacak oradaki belgeleri şuyu buyu alınacak ondan sonra Atanur devreye girecek” dediği, H.A.Uğur’un “P.tesi bir buçukta orada olacağız”, “Belgeleri alacağız” dediği, A. A.’nın “Belgeleri alın nedir ne değildir ondan sonra Atanur devreye girecek”, “Bu bölünmüş yol şeyleri iyi şey bırakır abi” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım kardaş anladım. Allah razı olsun. Ben p.tesi akşamı çayını içmeye geleceğim. Müsaitmisin” dediği, A. A.’nın “İşte orda şey yap abi oraya uğra oraya şey yapın ondan sonra Atanur a uğra genel sekreter” dediği, H.A.Uğur’un “Atanur neyin genel sekreteri” dediği, A. A.’nın “Kırıkkalenin İl genel Sekreteri” H.A.Uğur’un “İl Genel Sekreteri Kırıkkalenin” dediği, A. A.’nın “İl Özel İdare Genel Sekreteri Kırıkkale” dediği, H.A.Uğur’un “İl Özel İdaresi. Tamam, kardaş Allah razı olsun. P.tesi gecesi görüşürüz” dediği, A. A.’nın “Hı abi oraya uğrayıp Karakeçeliye uğrayıp belgeleri neyse alırsın ondan sonra Atanur a uğra bir çayını içersin.”, “Bana alo dersin ben Atanur a şey yaparım randevulaşırım” dediği, 

Tape No: 4599, 02.05.2008 tarihinde saat: 16.22’de X erkek şahıs  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Estağfurllah canım benim,şeyi soracağım Ahmet kardeşimiz asfalt işi de yapıyor mu asfalt işi” dediği, X şahsın “Yapmaz olur mu Komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “Esas işi o değil mi” X şahsın “Tabi alt yapı,elli kilometre Orhun Abidelerinin yolunu yaptı ya”, “Moğlistan’da ta buradan oraya Komutanım”, “Elli kilometre Başbakan açtı onun yol şeyini inşaatını” H.A.Uğur’un “Sağol biz de iyiyiz,biz de Yörük filan kardeşimiz konuştuk konuştuk güzel güzel”, “Ben şeyi bu konuda arayacağım Ahmet’i gerekirse haberin olsun”, “İyi bir konu var elimizde” dediği, X şahsın “Tamam komutanım tamam yapar komutanım o alta yapı..” dediği, 

Tape No: 4600 02.05.2008 tarihinde saat: 18.33’de Kaan ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Biliyorum ben haberleri aldım. Şimdi bu tapu olayı vardı. Yengenin üzerine filandı ya bir şey yok biz onu izah etmiştik anlamamış heralde enişten. Yani fark etmiyor kimin üzerine olduğu sen sokaktaki adamın tapusunuda getirsen banka onu bilir”, “Muvafakkiyet olması yeterli ama ben yengenin üzerine bir tapu bulmaya çalışıyorum şu anlık. Efendim” dediği, KAAN’ ın “O gün Sabri abi ile gittik ya biz”, “Sabri abiye ordaki kadın daha iyi izah etti. Sabri abi de biliyor olayı” dediği, H.A.Uğur’un “Biliyor Sabri abi biliyor” dediği, KAAN’ ın “Taşınmaz mal olarak gösterirseniz dedi”, “Taşınmaz mal hani. Yönetici kim ise orada. Ortaklar kimse onun üzerine taşınmaz mal olursa dedi. Dedi sizin teminatınız hızlanır dedi” dediği, 

Tape No: 4601 02.05.2008 tarihinde saat: 18.42’de Eyüp ile yaptığı görüşmede özetle; EYÜP’ ün “Paşam diğer SIM müsait miydi ? Yoksa bundan mı söyleyeyim” dediği, H.A.Uğur’un “Söyle söyle ya” dediği, EYÜP’ ün “Ha bire bir yani benim takibim de olan şey değil demiş yani şey ancak demiş şey deki sizin avukatın gidip sorduğu yerdeki ııı adamını çağıracakmış ona soracam ve haber verecem demiş” dediği, H.A.Uğur’un “İyi bu güzel bir haber”, “Bu beni sevindirdi biraz onlar takip etmiyor yani”, “Bu adamın gittiği takip etmiyor”, “İyi o önemliydi zaten” dediği, EYÜP’ ün “Iı ama şeyde kini sorayım ondan sonra neticeyi bildireyim demiş şimdi onun neticesini bekliyecez başkanım” dediği,  

Tape No: 4602, 04.05.2008 tarihinde saat: 21.38’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; A. A.’nın “Herhalde Kaymakamlıktan. Bir duble yolmuş abi” dediği, H.A.Uğur’un “Ben oraya gittiğim zaman seni ararım, o zaman şeyde o kardeşimizden bir randevu alırsın, ona senlen bi uğrayalım 5 dakka” dediği, A. A.’nın “Ta. Atanur AYDIN” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam onun ben ismini aldım, ben zaten yarın seni ararım gardeş” dediği, 

Tape No: 4604, 05.05.2008 tarihinde saat: 10.54’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; A. A.’nın “Abi  ben Atanur’ la konuştum Kaymakama gitsin dedi Kaymakam beye” dediği, H.A.Uğur’un “Karakeçili Kaymakamına” dediği, A. A.’nın “Benim de selamı mı söylesin belgelerini de alsın çünkü bugün 13:30’a  kadarmış her halde bugün şeyi  son” dediği, H.A.Uğur’un “13:30’ a kadar anladım” dediği, A. A.’nın “Kaymakam beye şimdi hemen git benim Atanur bey gönderdi ben filanım  de tanış kaymakamla de ondan sonra” dediği, H.A.Uğur’un “Bizi Kürşat  olarak mı biliyor Atanur” dediği, A. A.’nın “Kürşat BOZKURT olarak biliyor ama ismini de Atilla Uğur olarak ta biliyor” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam ben Kaymakam’a hangisini söyleyelim onu merak ettim” dediği, A. A.’nın “Kaymakama Atilla Uğur de”, “Evrakları al abi ordan, ordan da Atanur dedi ki ordaki işleri bitirsin ondan sonra bekliyorum ben” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam kardaş ondan sonra da sana doğru yola çıkıyorum” dediği, A. A.’nın “Şeye uğra Atanur’ a bir çayını kahvesini iç”, “Orda eksik evrak olmasın şudur budur bir şey olmasın hepsini tamamlasın dedi kaymakam beyle görüşsün dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Bölünmüş yol ihalesi”  dediği,

  Tape No: 4605 05.05.2008 tarihinde saat: 11.40’da G.Levent Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “... Yok YÖRÜĞÜN haberi var. Biz yoldayız şu anda” dediği, G.Levent Ö.’nün “Resmi arabayla gelirim komutanım ben, gene Çanakkale’de karşıladığım gibi karşılarım ben komutanım” dediği, H.A.Uğur’un “… Talat’ı Malat’ı aramadın değil mi”, “Ha Eyüp bey var yanımda, benim birader Hakan var Gemlik’ten Hakan’ı tanımıyor musun”, “Halk Bankasından Sabri bey var” dediği, 

Tape No: 4606, 05.05.2008 tarihinde saat: 13.20’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Saygı bizden paşam şeye ben gittim bu ihale bitmiş paşam çok gecikmişiz zaten geciktik derken, 10 gün önceden bundan haberdar olsaydık”, “Haberimiz olsaydı hazılık yapmamız gerekiyordu çünkü teminat mektubu vs. falan olsun hayırlısı olsun”, “Ben bizzat Kaymakam’a gittim ondan sonra baktım iyi de bir şeydi bize de iyi para da kazandırırdı ama şey geç ben şimdi o Atanur kardeşimize de 5 dakka uğrayacam”, “En azından tanışmış olurum onunla”, “Nerden tanıyoruz onu” dediği, A. A.’nın “Balıkesir den abi” dediği, H.A.Uğur’un “Balıkesirden düzgün adam  dimi” dediği, A. A.’nın “Tabi tabi bizim arkadaşımız”  dediği, H.A.Uğur’un “Şimdi haberimiz olmadığı için bir baktık ki biz gittik ki her şey bitmiş bizim en az bir hafta bir hazırlık yapmamız gerekiyor ihalelerde” dediği,  

Tape No: 4608 06.05.2008 tarihinde saat:15.32’de Cahit… ile yaptığı görüşmede özetle; CAHİT’in “Nereye gidiyon sen” dediği, H.A.Uğur’un “Ben şeye geçiyorum malum yere sen oraya ismimi bildirdin mi benim” dediği, CAHİT’in “Hı biliyor biliyor orda haberi var bölük komutanı falan da zaten yanımda şu anda” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam o karakol komutanına bir emir verirsen iyi olur” dediği, CAHİT’in “Bak şöyle söyleyeyim geliyorsan gel bir çay içeriz öyle devam edersin” dediği, H.A.Uğur’un “Şu karakol komutanını arıyorsun değil mi” dediği, CAHİT’in “Ben söyledim orda senin geleceğini bölük komutanı bir albay ismi vermiş bildirdin değil mi karakol konutanına(yanında bulunan şahsa söylüyor) ya merak etme haberleri var” dediği,   

Tape No: 4609, 06.05.2008 tarihinde saat: 19.31’de A. A. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “ (Gülüyor) bizim çocuklar uğramışlar bugün ee o gönderdiğin yere kardeş”, “Ondan sonra işte görüşmüşler o ben sizi ararım haber veririm demiş arkadaşımız”, “Ondan sonra onlarda paytada döndüler”, “Bizde ee kendi yerimize çattık öyle deyim” dediği, A. A.’nın “Abi abi şey yapılacak yani bunda ee dolaşılacak abi” dediği, H.A.Uğur’un “Öyle öyle bunun şeyi yok başka ama şey yapmak lazım çok iyi takip etmek lazım yani akıllı olmak lazım akıllı hareket etmek lazım inşallah hayırlısı olacak kardeş ya” dediği,  

Tape No: 4611, 07.05.2008 tarihinde saat:11.10’da Eyüp….  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Hani Sabri beye verdiğimiz vardı ya A. beye gidecek olan”, “Onunla ilgili ne yapması gerekiyorsa yaptırın” dediği, EYÜP’ ün “Anlaşıldı komutanım” dediği,  

Tape No: 4612 07.05.2008 tarihinde saat: 11.12’de A. E. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şimdi YÖRÜK şeyle görüştü malum şahısla,  Abdülkadir beyle”, “Abdülkadir bey yemin billah ediyor ki be tanımıyorum sadece biz aynı memleketliyiz diyor anladın mı”, “Sadece iki taraf ta Afyonluymuş ama yemin ediyor tanımıyor” dediği, Ali E.’nin“Yalan söylüyor” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım da YÖRÜĞE benim yanımda yemin etti adam ya ne yapalım daha başka …. Halimiz yok” dediği, Ali E.’nin “Yani si….. anası yalaycak hesap verecek kimseye mecburiyetimiz yok yani” dediği, H.A.Uğur’un “Erzurum’da bir ibne var”, “Ondan sonra kızı, kızını Alanya da Kaptan Otel var”, “Kaptan Otelin oğlu hallediyor şeyde İstanbul’da haberin ola bu yeni haber”, “Evet, çok net yani. Aynı okulda okuyorlar Yeditepe’de, geceleri geliyor, alıyor şeyden bizim misafirhaneden Balmumcu’dan götürüyor, sabah bırakıyor falan filan”, “… Şeyin tapu hazır. Tapu şu anda Sabri beyde Pakize hanımın tapusu”, “Hisseli filan değil lan arsa gibi görünüyor da ev o ev”, “Pakize hanımın üzerine değil mi” dediği, Ali E.’nin “Onu biz yanlış mı okuyoruz 4 buçuk trilyon diyor”, “Rakam orda meblağ 450 milyar mıdır, 4 buçuk trilyon mudur biz 4 buçuk trilyon algıladık” dediği, 


Tape No: 4613 13.05.2008 tarihinde saat:20.38’de Barboros Hayrettin Altıntaş ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Biliyorum. Şeye Bursaya o mu götürcek gelen kadıncağızı? Yurt dışından gelen bir kadın var ya kraliçe” dediği, B.H.Altıntaş’ın “... Şeyi aradım bugün”, “O Koşuyolundaki yeri aradım”, “Kendisi yokmuş. Ben kıza sordum dedim zarfı ulaştırdınız mı, o gün bize yolladık dedi” dediği, H.A.Uğur’un “Anladım, bu aralar günde 3 saat filan uyuyor ancak bizimki”, “O şey. Pars Narkoterör baya bi ayağa kalktı farkındaysan son haftalarda bu Kurtlar Vadisini geride bıraktı o pezevenkleri”, “... iyi oldu tabi çalışıyor o, dur bakalım. Ben de sorarım ona ben de arayamadım epey zamandır” dediği, 

Tape No:5002, 21.05.2008 tarihinde saat: 10.11’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ferhat Kale kim bu”, “Ferhat Kale Hava Piyade bizden 79’lu Tuzla Piyade Okulunda bizimle okumuş filan filan” dediği, X şahsın “Ferhat Kale’mi” dediği, H.A.Uğur’un “Hı ülkücü mü bu oğlan topal Ferhat derlermiş” dediği, X şahsın “Tanımıyorum” dediği, H.A.Uğur’un “Tamam iyi peki Ekrem abiye nasıl ulaşırım” dediği, X şahsın “Ekrem Çankaya şeyden ayrıldı spor okulundan (iki ...)” dediği, H.A.Uğur’un “O bilir dimi bunun ne bok olduğunu veya olmadığını” dediği, X şahsın “O da bilir” dediği, H.A.Uğur’un “Niyazi’de bilir herhalde” dediği, X şahsın “Niyazi o da bilirse Niyazi’de bilir ama Niyazi emekli oldu mu olmadı mı” dediği, H.A.Uğur’un “Abi işte kimi bulabilirim bana bu konuda bi mutlaka bilgi ver” dediği, X şahsın “Ne yapacaksın sen ya” dediği, H.A.Uğur’un “Ya önemli dün bi takım şeyler oldu görüştük mörüştük (bir ...)”, “Ferhat Kale 79’lu Hava Piyadeden hakimlikten emekli” dediği, X şahsın “Ferhat Kale” dediği, H.A.Uğur’un “Hah hakimlikten emekli” dediği, X şahsın “Hava Piyade hakimlikten emekli” dediği, H.A.Uğur’un “2004’te emekli olmuş”, “Tabi canım yani kendisini dün bana ee bizden biri  falan diye tanıttı fakat ben hiç hatırlamıyorum herifi” dediği, X şahsın “İş mi yapacakmış bu ibne” dediği, H.A.Uğur’un “Abi iş yapıyo zaten herifte baya güçlü yani” dediği, X şahsın “Bi dakka devrede kal bakayım off off Ferit Resmi’yi tanıyor musun” dediği, H.A.Uğur’un “Ferit Resmi ismini duydum”, “Sağlam değildir abi ben Ekrem’le şeyi tanırım Niyazi vardı iki tane o ikisi sağlamdı dimi başka var mıydı Hava Piyadeden” dediği, X şahsın “Bana bak Servet’im sana birini soracam ya bizden olduğu rivayet edilen bir herif var Hava Piyade Ferhat Kale kim bu herif tanıyor musun sen samimi arkadaşın ne iş yapıyo bu benim bi arkadaşa iş yapmak gibi bi şeyi olmuşta o da tanımadığı için ben mi 402 23 13’teyim hadi sen beni ara ordan 23 13 tamam hadi yok şu anda ça çalmıyo şu anda bi Dakka” dediği,  

Tape No:5003, 29.05.2008 tarihinde saat: 14.05’de X erkek şahıs  ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Ee o num ee parçanın numunesini, komşumuz var bizim o da şeyde çalışıyo başkanım”, “Ona veriyoruz onlar inceleyecekler bize dönecekler” dediği,  

Tape No:5004, 29.05.2008 tarihinde saat: 15.24’de Mehtap…. ile yaptığı görüşmede özetle; MEHTAP’ın “Atilla bey ben Ferhat beyin ofisinden Mehtap efendim nasılsınız”, “ (İki ...) teşekkür ediyorum Ramazan bey görüşmek istemişti sizinle”, “Ramazan bey”, “Bir de Atilla bey bağlamadan önce soyadınızı öğrenebilir miyim efendim defterime kaydedicem”, “Ee soyadınızı öğrenebilir miyim” dediği, H.A.Uğur’un “UFUKOĞLU” dediği, RAMAZAN’ın “Aa Ferhat bey size bir zarf teslim etmemi istedi efendim yerinizde misiniz” dediği, H.A.Uğur’un “Ben yerimdeyim ee veya bir arkadaşımı yönlendireyim oraya siz nerdesiniz o benim geldiğim yerde misiniz”, “Anladım aa ben bir arkadaşımı yönlendireyim size gelsin alsın”, “Ramazan bey değil mi”, “Peki Ferhat bey yok mu” dediği,

 
Tape No:5005, 31.05.2008 tarihinde saat: 17.43’de X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Komutanım şeyi soracam”, “Şeyi soracam Adnan’la görüştüm dedinizde benimde Adnan’la ilgili bişey sorcam”, “Ee Adnan bu zümrüt mümrüt bunlardan anlıyo değil mi”, “Diyelim ki yarım kiloluk bir zümrüt var elimizde atıyorum ha nedir bunun fiyatı”, “İşlenmemiş”, “Haa taşçılar bilir öğrenebilir diyorum yani Adnan bu işleri biliyorsa” dediği, X şahsın “Yani onlar var Ben Aslan’a bi sorarım onu da ben başka bir yere de sorarım”, “Ulan taş geliyo renkli taş geliyo”, “Daha Tayvan’dan Mayvan’dan ee lupla bir bakıyorsun içinde damarlar onu zeytinyağı ile yağlıyorduk damar mamar hiç bir şey gözükmüyordu anasını satayım”, “Bir (bir ...) pırıl pırıl parlıyordu valla (gülüyor)”, “Valla tabi ya zeytinyağı ya” dediği, H.A.Uğur’un “Bu benim sorduğum o değil ama güzel bişey bu yani” dediği, X şahsın “Samsun’da çok varmış Adnan diyordu orada”, “Çok az bi kütükmüş kütük oluyomuş bu”, “Yer altında normal kütük var ya”, “Zümrüt kütüğü yani kütük diyorlar ben onu öğrenirim ben sana ulaşırım” dediği, 

Tape No:5006, 02.06.2008 tarihinde saat: 14.50’de X bayan/ERVİN T. ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “İyi şeyi bi sor bakalım onların firmasının ee çok kıymetli zümrüt”, “Biliyorsun bunu onların firması alıp işliyor mu kaça alıyorlar nedir ne değildir bi öğren bakalım”, “Ham olarak zümrüt aa var”, “İşlenmemiş zümrüt yeşil aa güzel bir zümrüt” dediği, Ervin T.’nin “Ee efendim şöyle geçen gün bi özel bi fiyat aldım aa V6 en üst modeli”, “Hı hı en lüks modeli V6 94.000 euroya verecem efendim öyle bir fiyat aldım” dediği, H.A.Uğur’un “Hah ne demek bu 3000 en yüksek motor mu” dediği, Ervin T.’nin “Ben ona tavsiye ediyorum evet efendim hem performansı hem yakıtı hem ee ses olarak” dediği,  

Tape No:5007, 02.06.2008 tarihinde saat: 15.46’da Ervin Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Ervin Ö.’nün “Şimdi ben görüştüm efendim aa bu şeyle ilgili gemelok labaratuvarları varmış”, “Gemelok”, “Başka bir kanaldan öğrendim onların bulunduğu yani eşimin bulunduğu yerde yapmıyorlarmış onu”, “Fakat bu işi Antalya’da yapabilen yani yapabilen kimse yokmuş çok böyle küçük yüzük gibi ee şeyleri yapıyorlarmış fakat büyük işleri İstanbul’mış esas bu işin merkezi”  H.A.Uğur’un “Ee bunu satın alıp kendisi bir sürü şey yapıp satacak yani onlar karlı çıkarlar anlaında söylemiştim ben”, “Ya yaklaşık olarak bir kilo”, “Tamam koçum biraz kısa bir zamanımız var araştır” dediği, Ervin Ö.’nün “Anladım efendim anladım efendim ben o konuyla ilgilencem ee bi kaç yerle daha görüşeyim bu işte pırlantacı arkadaşlar falan vardı”  dediği, 

Tape No: 4818, 02.06.2008 tarihinde saat: 15.46’da X şahıs ile Ervin Ö. yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; X şahsın “Netsav iyi günler” dediği, E. ÖZCAN’ın “Ee Atilla beyle görüşebilir miyim” dediği, X şahsın “Kim görüşmek isterdi” dediği, Ervin Ö.’nın “Ervin Ö.” dediği, X şahsın “Bağlıyorum” dediği ve Ervin Ö.’nın “Şimdi ben görüştüm efendim aa bu şeyle ilgili gemelok labaratuvarları varmış”, “Gemelok”, “Bu taşlarla ilgilenen ee birime gemelok diyorlarmış”, “Başka bir kanaldan öğrendim onların bulunduğu yani eşimin bulunduğu yerde yapmıyorlarmış onu”, “Fakat bu işi Antalya’da yapabilen yani yapabilen kimse yokmuş çok böyle küçük yüzük gibi ee şeyleri yapıyorlarmış fakat büyük işleri İstanbul’mış esas bu işin merkezi” dediği, H. A. Uğur’un “Ee bunu satın alıp kendisi bir sürü şey yapıp satacak yani onlar karlı çıkarlar anlamında söylemiştim ben”, “Ya yaklaşık olarak bir kilo” dediği, Ervin Ö.’nın “Anladım efendim anladım efendim ben o konuyla ilgilencem ee bi kaç yerle daha görüşeyim bu işte pırlantacı arkadaşlar falan vardı” dediği, 

Tape No:5008, 06.06.2008 tarihinde saat: 11.06’da X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Şimdi sana hemen acil bir haber veriyom vatandaşlar erken seçim kararı almak üzereler”, “Aa tabi tabi hemen bu ilk ağızdan sana çok net bir haber bu sadece sen bil artı bu kartır planı diye bir plan var onu uygulamaya çalışıyorlar yani ee başka bir parti adıyla başka bir şemsiye altında erken seçime gidip yüzde 60’ı bu vatandaşı kandırarak almak şu anda onun toplantısını yapmadan önce ee haber geldi bana bilgin olsun, onun için bizimde biraz elimizi çabuk tutmamız lazım abi” dediği, X şahsın “Bu ee şey olabilir mi (bir ...) yani kapatılma gerçekleşir mi yoksa kurtardılar mı” dediği, H.A.Uğur’un “Abi yüzde doksan dokuz yüzde doksan dokuz öyle ancak Anayasa Mahkemesi üyelerinin sayısını artırmak için hemen bir plan hazırlamışlar kartır planı yani ee 11 üye değil de işte 30 üye mesela atıyorum onların çok büyük bir  kısmını kendi tarikat marikat şeylerinden halledecekler buna zorlayacaklar Türkiye’yi haberin olsun erken seçim  net olarak kararı  alınacak yani bugün bunu gazeteci mazeteci hiç kimse bilmiyo içerden aldığım haber bu ee bizimde  elimizi biraz abi çabuk tutmamız lazım ülke adına ne yapacaksak biraz ivedi düşünmemiz lazım yani senle”, “Oturup istişaremizi yapmamız lazım abi” dediği,  

Tape No:5009, 16.06.2008 tarihinde saat: 22.07’de Zeynep….  ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Ha yarın sabahleyin ee biz Elmadağ’da toplantıda olacağız Elmadağ’da ki ofis var ya burda hemen Harbiye’de ki”, “Ee Barbaros’la oraya sabahleyin Biztullak diye bir ilaç var orda sizde uyku ilacı Filnok”, “Uyku ilacı var ya mavi renkli”, “Ondan vardı ondan bir kutu gönder olur mu Barbaros’la”, “Şu stillok stilnoç diye yazıyo stilnoç o gün biz senlen öbür şeye bakarken görmüştüm ben orda onlardan” dediği, ZEYNEP’in “Ha ha ha ha anladım evet”, “Oğlan ne yaptı şu anda arabasıyla korsan taksicilik yapıyo” dediği,  

Tape No:5010, 25.06.2008 tarihinde saat: 18.56’da X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Onun haricinde öbür tarafa gittim ee o şeye sordum konuları sordum yani o da bişey yapacağından değilde ee bir şey istemişti yani hani bir belge falan istemişti”, “Onla ilgili sormuş bende öbürlerini sordum dedim ne diyosunuz yani ne geliyo sizin kulağınıza falan”, “Valla dedi hiç şey değil dedi bütün şeylere soruyorum arkadaşlara soruyorum hiç kimse de doğru dürüst bir şey yok kıpırdanma yok ee sonuçta yok aslında diyo iyi de gitmiyo diyo bazı şeyler söyledi aa anca işte bu dönemin geçmesini aa bekler ve yeni bir oluşum içinde yer alırlarsa diyo anca o zaman diyo” dediği, H.A.Uğur’un “Mümkün değil o da şu anda tüm kapılar kapalı” dediği, X şahsın “Bişey söylemediğim için çünkü bir birisi Anadolu’yu gezmiş gelmiş yanındaydı aa onunda siz geldiğinizde şey yaparım ismini falan söylerim”, “Kim olduğunu ee olumlu not getirmedi diyo yani aa şeyden diyo gezdiği yerlerden” dediği, H.A.Uğur’un “Durum ne kadar kötü olursa olsun güneşe en yakın olunan zaman karanlığın en yoğun olduğu zamandır biliyorsun” dediği,  

Tape No:5011, 29.06.2008 tarihinde saat: 17.42’de X erkek şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.Uğur’un “Yok ben Salı günü orda olacam onun için arayım dedim bi plan program yapalım diye Allah nasip ederse”, “Anladım Salı günü çorba içelim mi”, “Öğlen yemeğinde çorbamızı içelim” dediği, X şahsın “Salı günü olmaz da biz Çarşamba yaparız”, “Tamam tiyatroyu seyrediyoz” dediği, H.A.Uğur’un “Şimdilik seyrediyoruz abi sahneye çıkarız inşallah” dediği,  

d-Örgütsel İrtibatlar  

1.Barbaros Hayrettin Altıntaş-Savcılık İfadesi; Kürşat Bey olarak bildiği şüpheli Hasan Atilla Uğur' u Mineks' in sahibi olan Bülent G.’nin yanına gelip gittiği zamanlarda tanıdığını, kendisini her İstanbul’a geldiğinde karşıladığını ve işlerini gördüğünü, ilişkisinin bundan ibaret olduğunu,, İstanbul' a geldiği zamanlarda HYATT Otel’inde kaldığını, 
2. Mehmet Şener Eruygur-Savcılık İfadesi; “…..Şüpheli Hasan Atilla Uğur’un 2 sene Teknik Daire Başkanlığında çalıştığını işini  iyi yapan bir insan olarak tanıdığını, Hasan Uğur'dan çıkan görüntü ve ses kayıtlarının alınması için herhangi bir talimat vermediğini,

3. Gizli Tanık Aydost ifadesinde;…..Şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un başında bulunduğu Kızıltepe İlçe Jandarma Komutanlığına bilgi aktarmaya başladığını, şüpheli Hasan Atilla Uğur, kendisiyle çalışan korucu, itirafçı ve jandarmayla sivil çalışan şahısların,Emniyetin Terörle Mücadele ve İstihbarat görevlileriyle görüşmesini istemediğini ve görüştüğünü duyduğu şahıslara da yapmadığını bırakmadığını, hatta işkence bile yaptığını, Aydost’ un kendileriyle  çalışmaya başladığımda Fesih K.’ ın abisi Doğanlı Köyünden Apo lakaplı korucu başı Abdurrahman K.’ ın, şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un bir numaralı adamı olduğunu, bölgede PKK’nın korkulu rüyası haline geldiğini, 1994–1996 yılları arasında adını sonradan öğrendiği Osman Gürbüz’ ün sürekli şüpheli Hasan Atilla Uğur’un yanında bulunduğunu, her zaman da sivil olarak gezip ve silah taşıdığını, kendilerinin şüpheli Osman Gürbüz’ ü MİT görevlisi olduğunu düşündüklerini, şüpheli Osman Gürbüz  hakkında kimsenin hiçbir şey bilmediğini, Altın diş kod Mehmet Emin K.’ ın şüpheli Hasan Atilla Uğur’ a hediye ettiği Kubi diye tabir edilen çift kabzeli, kısa boylu, namlunun üzeri delikli sac kaplı Kalaşnikof marka tüfeği şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un da şüpheli Osman Gürbüz’ e hediye ettiğini, şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un Kütahya’da Alay Komutanı iken şüpheli Osman Gürbüz’ ün yine yanında olduğunu, o yıllarda Mardin de birkaç kere uyuşturucu ile Abdurrahman K. yakalandığında kurtarmaya şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un geldiğini,

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un Mardin de görev yaptığı sırada o bölgede en iyi adamları ve tetikçilerinin; PKK tarafından öldürülen Cemil K.’ nın kardeşi İsmet K., Zoro kod isimli korucu başı, Mehmet Emin K., Abdurrahman K. ve İzzettin G. olduğunu, aynı dönemde Kızıltepe ile Urfa Viranşehir arasında bulunan (Mardin sınırları içerisinde bulunan) Akaryakıt ve Eğlence Tesisinde, Abdurrahman K., İzzettin G.’ nin kardeşi Fırat kod isimli itirafçının, korucu ve itirafçılardan oluşan yaklaşık 18 kişilik grubun genç bir kıza tecavüz ettiğini, kızın ailesinin şikâyeti üzerine olaya karışan Abdurrahman K. ve Fırat kod adlı şahsın gözaltına alındıklarında, şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un Emniyete gelerek bu şahısları aldığını ve çıktığını, bir kadının evine sürekli olarak gelen Gözlüklü Şehmuz kod adlı elebaşı ve diğer 3 PKK’lı terörist için şüpheli Hasan Atilla Uğur’ dan yardım istediğini, şahısların kendisinin evinde yemek yediğini ve Gözlüklü Şehmuz kod adlı şahsın kendisiyle zorla ilişkiye girdiğinden bahsettiğini, gözlüklü Şehmuz kod adlı şahıs kalın gözlükleri olduğunu ve gözlüğünü lastikle bağladığını, şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un da yemeklerine koyması için kadına ilaç(damla halinde uyuşturucu) verdiğini, (damla halindeki uyuşturucunun ilk olarak bu olayda kullanıldığını gördüğünü, bu uyuşturucuyu Jandarma kendi özel işlerinde kullandığını, bu uyuşturucunun küçük şişe içinde olduğunu, üzerinde Roche yazısı yazdığını, şâhsa bir iki damla kullanıldığında 10-15 dakika sonra etkisini gösterip şahsı sersemlettiğini ve şahsın en az iki gün kendisine gelemediğini,  daha sonra bu damlayı eczanelere sorduğunda bu ilacın yasaklı olduğunu bulamayacağını öğrendiğini). kadının söylediğini yaptığını ve teröristlerin yemeklerine uyuşturucuyu eklediğini, kadının evinden çıkan teröristleri takip eden şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un, baş korucu Abdurrahman K. ve Zoro kod adlı şahısların, asker ve baş koruculara bağlı olan korucuların arazide halsiz düşen teröristleri yakaladığını, yüzüne tüküren Gözlüklü Şehmuz kod adlı teröristi şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un, Baretta marka tabancasıyla orada kafasına sıkarak öldürdüğünü, diğer 3 teröristin, Abdurrahman K. ve Zoro kod adlı şahıs askeri araca, şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un ise zırhlı olan Range Rover marka araca binip gittiklerini, bu 3 teröristten bir daha haber alınamadığını, aynı dönemlerde Gurs-Erikli köyünde yaşayan köyün imamının kızının bir gün şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un yanına geldiğini, kendilerinin birkaç defa yakalamak için geldiklerinde bulamadıkları teröristleri, babasının caminin altındaki sığınakta sakladığını söylediğini, ayrıca teröristlerin başı olan Yasin kod adlı şahısın, babasına 2 adet kamyon aldığını ve bu kamyonda da iki abisinin şoförlük yaptığını ve bu kamyonlarla Irak’tan teröristlere mühimmat ve bilgi getirdiğini söylediğini, teröristlerin köye geldiklerinde babasının adamlarıyla birlikte köy çevresinde tertibat aldığını söylediğini, bu Yasin kod adlı şahısın kendisiyle de gönül ilişkisi olduğunu ve babası çevrede güvenlik tedbiri aldığında bu şahısla ilişkiye girdiğini; son olarak yine geldiklerinde şahısla ilişkiden sonra uykudan uyandığında yanında bulamayınca evin başka odasında yengesiyle (abisinin eşiyle) ilişkiye girdiğini görünce Yasin kod adlı şahsa kızdığını, evdekilere yalan söyleyip evden çıkarak bunları anlatmaya karar verip şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un yanına geldiğini, bunun üzerine şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un, Gurs-Erikli köyüne gelerek köyün etrafını çevirdiğini ve terörist grubu canlı olarak aldığını, Yasin kod adlı şahısın kafasına sıkarak köyün ortasında öldürdüğünü, diğer teröristleri ise yanına alarak Kızıltepe ilçe Jandarma’ya gittiğini, şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un genelde grubun en söz sahibi şahsını öldürüp diğerlerini de bülbül gibi konuşturduğunu,


Kendisinin Kızıltepe’de olduğu dönemde yani 1991-1996 yılları arası bu dönemde şüpheli Hasan Atilla Uğur’ da, Kızıltepe İlçe Jandarma Komutanı olduğunu, bu dönemde Köy Korucuları ve PKK itirafçılarının hem Mardin hem de Mardin dışında yapmadıkları şey kalmadığını, mesela gözaltına alınan bir örgüt mensubuna şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un bazı isimler verip bu isimleri alınan ifadelerinde de vermelerini istediğini, şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un vermiş olduğu isimlerin genellikle bölgenin zengin ve ileri gelen ailelerinin çocukları olduğunu, daha sonra Korucular ve itirafçılar vasıtasıyla bu şahısların aileleri ile irtibata geçilip ailelerden para alınıp çocuklarının serbest bırakıldığını, aldıkları paralar da öyle yabana atılacak miktarlar olmadığı, örneğin 150-200 Bin Mark gibi paraların alındığını,  eski ismi Mıskeyder olan köyün Korucu başı olan İzzettin G.’ nin ve PKK itirafçısı İrfan G.’ nin o bölgede silah kaçakçılığı yaptıklarını, şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un bu insanlara bu işleri yapmalarına göz yumduğunu, çünkü bu şahısların şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un bütün pis işlerini yaptıkları için onlara bölgede silah kaçakçılığı yapmalarına izin verdiğini, 


4.Şüpheli Emin ŞİRİN  Emniyet ifadesinde; …. kendisine Sözü geçen Kürşat dahil, hiçbir şahıs veya kurumdan hazırlanmış bir bilgi veya belge gelmediğini, Kürşat diye bahsedilen kişinin bir emekli albay olduğunu, Gerçek isminin Atilla Uğur olduğunu, kendisini görevli olduğu sırada 2002 senesinde tanıdığını, Kendisini SAMA şirketinin sahibi Hakan Şanlı’nın da tanıdığının doğru olduğunu, Hakan Şanlı’ yı 2001 senesinde Caddebostan’da klasik arabalar satan müşterek bir dostları sayesinde tanıdığını, Kürşat Albay olarak bilinen Atila Uğur’un Mayıs 2007 içerisinde emekli olduktan sonra Milletvekili olmak üzere Genç Parti adına kendisine getirdiği bir müracaatı olduğunu, ancak emekli subayları aday göstermek istemediklerinden kendisini aday yapmadıkları,ilişkisinin bu çerçevede olduğunu, 

5-Gizli tanık KISKAÇ emniyet ifadesinde;

“……2000 yılında Antalya’da bir otele gittiğini,. Otel sahibiyle sohbet ederken Toyota Avansis marka araçla iki şahsın geldiğini, bu kişilerin Antalya Varsak kasabasında bulunan JİTEM mensupları olduğunu, otel sahibini aldıklarını, 110.000 Mark borçlandırdıkları ve oteline el koyduklarını, Veli Küçük paşanın Kocaelili tanıdıkları ile Albay Hasan Atilla Uğur’un otele el koyduğunu……”
“Şüpheli Osman Gürbüz’ün  tahliye olduktan sonra bir süre ortalıktan kaybolduğunu, 2002 yılında Ankara’da bir general tarafından Antalya’ya gönderildiğini, Veli Küçük aracılığıyla Antalya JİTEM’le tanıştırıldığı, Antalya’da Semih K. ile birlikte Ayışığı Gazetesini kurduklarını, bu gazetenin isminin Ayışığı olması gerektiğini Albay şüpheli Hasan Atilla Uğur’un söylediğini, bu bilgiyi Semih K.’den öğrendiğini, bu arada birçok iş adamının tehdit edilmesi olaylarına karıştığı, 2002 yılında Hablemitoğlu cinayeti sonrası servetinin arttığı,”

“… Şüpheli Osman Gürbüz’ ün tekrar İstanbul’a geldiğinde Ovit Telekom sahibi Hüseyin ve eski İstihbarat Yüzbaşısı Nejat Ç. tarafından Gazeteciler Sitesinde kendisine daire kiralandığı, 2003 yılına kadar burada oturduğu, şüpheli Osman Gürbüz’ün tehditleri devam edince Bayrampaşa Tabur Komutanı olan önceden tanıdığı kişinin yanına giderek konuyu anlattığını, Karşılarında askeri bulunca çekindiklerini, bu arada telefonlarla karşılıklı sataşmalarının devam ettiği, bu konularla ilgili defalarca ihbarlarda bulunduğu, şüpheli Osman Gürbüz’ün adamları olduklarını söyleyen Hüseyin ve Nejat Ç. isimli iki kişi ile Şirinevler’de görüştüğünü, Cherokee marka jeeple geldiklerini, üzerlerinde uzun deri ceket ve uzun palto olduğunu, ikisinde de akrep marka makineli silahların olduğunu, şahsına “Abiden ne istiyorsun, onun bizim gibi 2000 tane silahlı adamı var” dediklerini, 2006 yılında bir arefe günü Merter Mc Donalds’da buluşma verdiklerini, Mc Donalds’a giderek beklemeye başladığını, Seat araba, Hundai minibüs, Cherokee Jeep, Reno Clıo araçlar geldigi ve son olarak da Ladn Cruiser marka araç geldiğini, Adamlarının koşarak gelerek “Abi geliyor” dediklerini, şüpheli Osman Gürbüz’ ün gelerek yukarı çıktığını, adamlarının hepsinin üzerinde silah olduğunu, karşısına oturduğu ve konuşmaya başladığı, o gün saat gece 12.30 dan sabah 06.00 ya kadar konuştuklarını, kendisini polis müdürü olarak tanıdıklarını, ajandalarını çıkardığı, görüştüğü generalleri gösterdiğini, İstihbarat Daire Başkanı şüpheli Levent Ersöz, Takip Daire Başkanı şüpheli Hasan Atilla Uğur, Jandarma Organize Suçlar Şube Müdürü Albay Aziz Ergen ile şu an ismini hatırlayamadığı Jandarma Genel Komutanlığı Denetleme Daire Başkanı ile irtibatlı olduğunu, Kendisinin MİT tarafından yetiştirildiğini söylediğini, Türkiye’de iki kişide bulunan P02 Kimliği taşıdığı, bu kimlikten şimdiye kadar bir kendisinde bir de Abdullah Ç.’de olduğunu söylediğini,…”

Gizli Tanık Kıskaç’ın 2003-2004 yıllarında üzerine kayıtlı Avea hatlı numarasını araştırarak adresini vermesi için şüpheli Hasan Atilla Uğur’la görüştüğünü, daha sonra şüpheli Levent Ersöz’e giderek şüpheli Hasan Atilla Uğur’u şahsının adresini bulamadığı için şikâyet ettiğini Osman Gürbüz’ün şahsını polis zannettiği bu kişilere söylediği için onlar da “o devlet memuru olduğu için biz bu işe karışamayız” dedikleri


6-Şüpheli Hakan ŞANLI’nın 20.08.2007 tarihinde İstanbul Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde alınan İfadesinde “…şüpheli Atilla Uğur isimli şahsı tanıdığını, iş maksatlı olarak Jandarma Genel Komutanlığında katıldığı, bazı ihale toplantılarından dolayı tanıdığını, kendisiyle özel görüşmelerinin olmadığını, İş maksatlı olarak görüşmelerinin olduğunu, yine Emin Şirin’in belirttiği gibi ofisinde hiçbir şekilde gizli bir toplantı yapılmadığı” şeklinde beyanlarda bulunduğu,

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’un dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu görüşmeler; 
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e- Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un tape no:4439-4461-4492-4493 ve 4443 de kayıtlı görüşmlerinde; emekli olduğu halde TSK bünyesinde gerçekleşen atamalara örgütün amaçları doğrultusunda müdahele ettiği ve “Bizim açımızdan iyi olur” şeklindeki beyanından da anlaşılacağı üzere ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN sızma stratejileri gereğince önemli mevkilere adam yerleştirmek için uğraştığı, atamalarla ilgili olarak  “Yörük” kod isimli şahısla irtibat kurduğu ve “% 90 olacak gibi gözüküyor” beyanından da anlaşılacağı üzere “Yörük” kod isimli şahısla yakın ilişkiler içerisinde olduğu, 


Şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un tape no:4446 da kayıtlı görüşmesinde; X bir şahısla yaptığı görüşmede; “Ee ne dersen ne dersen ekibimizle de geliriz her şekilde emrindeyiz yani haberin olsun” şeklindeki beyanından, emekli olduğu halde görevde iken kurduğu örgütsel ilişkilerini ekibiyle birlikte emekliliğinde de devam ettirdiği  ve halen aktif olan bir ekibinin bulunduğu, 

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un tape no:4447 da kayıtlı görüşmesinde; A. A. ile yaptığı görüşmede; A. A. isimli şahsın “Her şey 2009’a göre biz ayarladık ondan sonra” “2009’da görelim mevlam neyler neylerse güzel eyler” beyanında bulunduğu ve Hasan Atilla Uğur’ un “Hiç merak etme Paşam inşallah Paşam” diyerek onayladığı, 2009 yılı içerisinde yapılan aramada elde edilen darbe planları ile alakalı bir beklenti içerisinde oldukları,

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un tape no:4484 da kayıtlı görüşmesinde; Faysal A. ile yaptığı görüşmede; “Yargıtay da 11. Hukuk Dairesinden bir arkadaşımız var mıdır” şeklindeki ve devam eden beyanlarından da anlaşılacağı üzere bağımsız Türk mahkemelerini etki altında bırakmak üzere girişimlerde bulunduğu, 


Şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un tape no:4707-4472-4473-4474-4476-4479 ve 4539 da kayıtlı görüşmelerinde; “Bizim bakmamız gerekiyor, Yargıtay konusu tekrar söylüyorum bizim için çok önemli, artı Lütfü Kırdar Spor Salonu Nihat Kahveci’den vaz geçebiliriz yani”  “O tamamen tamamen ikili o adam yani şey alman futbolunu çok seviyo ee Fenerbahçe’yi tutuyo Aziz Yıldırım’ı filan haberiniz olsun” “Çok (bir kelime anlaşılmıyor) hayır hayır çok net çok net ben ee ışıldağa söyledik biz ışıldak sizi aydınlatamamış yani dün bulamamış sizi ama ben kendim arayım ikaz edeyim dedim yani haberiniz olsun” gibi beyanlarından ve  (Şüpheli Hasan Atilla Uğur’ un tape no:4442-4444-4506-4507-4540- 4543- 4547- 4551 – 4557 ve 4709  da kayıtlı görüşmelerinde;

“Anladım anladım. Iııı.. ne diyecektim ben sana? Makarnayı merak ettim ya pişmiş mi”“Onda bir problem yok pişmiş, ıı.. tamam, şimdi bir şey değil, diğerlerine de aynı şeyi yapmışlar”“Onları da sıkıştırmışlar öyle mi”“Ha fiyo fiyonklarda ıı.. sıkışmış” “Tabi herkes anlatmış, meyve şeyini, önümüzdeki hafta da .....(1 kelime net anlaşılamadı “salçasını” olabilir) falan dökeceklermiş” “Ama bizim hep haberimiz olcak inşallah” “Tamam koçum benim Makarnaspor” 
“Ee on onlarla ilgili şimdi şeyde şöyle bir saat sonra falan birisi gelecek burada birisiyle görüşcem” “O hani beklediğimiz vardı ya” “O gelecek ee saat üç gibi onla görüşcem”
“Peki ee Makarnacılar ne yapıyorlar” “Herkesten önce makarnanın tarihini öğrenecez dimi herkesten önce”

“Çok teşekkür ederim biz iyiyiz bizim yarın ee şey alacaz spagetti makarna yiycez yarın” “Evet ben size başka bende de bir takım bilgiler oluştu”

“Anladım şey yaptınız mı ee ikaz ettiniz mi o insanlara” “Ee makarnaları”
“… başka soslu makarna var mı”
 “O zaman ben söyliyeyim bunda bir problem yok. E şimdi makarnacılar var ya Makarnacılar panzerlerle anlaştıklarını şeye kısmen söylemeliler bence içerden aldığımız habere göre Fransızlara”
“Anladım şimdi tabi yeni şeyle bu spagetti yeni ııı sosu sunduğu zaman” “Yeni sosu sunmadan önce önce brifing verecez yani bilgilendirme yapıcaz her tarafı”

“Spagetti mi, spagetti mi”

“Birincisi bu ikincisi şeyler döndüler mi size bu spagettiçiler” gibi beyanlarından anlaşılacağı üzere futbol, Nihat Kahveci, antrenör,  ışıldak, Aziz Yıldırım ve Fenerbahçe, makarna, spagetti, sos, fransız  gibi kodlamalarla,telefonlarının adli mercilerce dinlenme ihtimaline karşı  örgütsel konuları perdelemeye çalıştıkları anlaşılmaktadır.

Ele geçen dokümanlara bakıldığında, “ERGENEKON” isimli dokümanın, örgütün temel belgesini oluşturduğu, “LOBİ” dokümanının Sivil yapılanma faaliyetlerini anlattığı, “DEVLETİN YENİDEN YAPILANMASI ÜZERİNE” ve “DEVLETİN YENİDEN YAPILANMASI ÜZERİNE ÖNERİLER” dokümanlarının ise Devlet kadroları içersinde nasıl ve ne şekilde sızılması ve nasıl ele geçirilmesi gerektiğini anlattığı görülmüştür.

Diğer taraftan bu güne kadar yakalanan şüphelilerden söz konusu dokümanların yanı sıra “Mafia” “Panzehir” “21. Yüzyılda Casusluk” “NBC Silahları Üretim Analizi” “Ulusal Medya 2001” “Kanal 6 Analiz” “Televizyon Analiz” “Dergİ” “Securıty A.Ş.” “ProtokoL A.Ş.” “Birleşik KOMİN” “Özel Güvenlik Şirketi” “Gladyo Sanatçılar” “MİT Medya Ajan Gazeteciler” “Kemalist Hareket” “Dinamik Ulusal Güç Birliği” “Dinamik Anti/Tez” isimli dokümanlar da ele geçirilmiştir. 

Şüphelinin Ankara ilinde bulunan ikametinde ele geçirilen bir cd içerisinde de  ; “Televizyon Analiz” “Panzehir” “Örtülü Faaliyetler Bir” “Oluşum” “Fabrikatör” “Ermeni Sorunu” “Dinamik Anti/Tez” “Dergi” “Masonik Bilderberg Çetesi” “Ajan Sanatçılar” isimli dökümanlar elde edilmiştir.

Bu dokümanların yapılan incelemesinde, tamamen ERGENEKON ve LOBİ dokümanlarında belirtilen amaç ve hedefler doğrultusunda hazırlanan dokümanlar olduğu anlaşılmıştır. Şüpheli savunmasında bu dokümanları önce inkar etmiş daha sonra görev gereği kendisine gelen dokümanlar olduğunu beyan etmiş ise de bu dokümanların Genel Kurmay Başkanlığı kayıtlarında bulunmadığı ve Türk Silahlı Kuvvetleri ile alakasının olmadığı belirtilmiş olup buradan şüpheli Hasan Atilla Uğur un hem örgütsel dokümanları bulundurduğu hem de dokümanlarda belirtilen hususlarda diğer şüphelilerle birlikte  illegal çalışmalar yaptıkları anlaşılmaktadır.

Bu dokümanların yanında şüpheli Hasan Atilla Uğur da,Cumhuriyet Çalışma Grubu slaytları, eldiven ve Cumhuriyet Çalışma Grubu devre raporlarının bulunması da şüphelinin, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları doğrultusunda üst düzey görevlerde bulunduğunu göstermektedir.

Şüpheli Hasan Atilla Uğur’un Antalya ili Manavgat ilçesi Çolaklı beldesi Üçtepeler Mah. Tilkiler cad. Kardelen sitesi no: 20 sayılı adresinde yapılan aramada elde edilen ve geçici olarak el konulan dokümanların incelemesinde;


Nükleer Enerji Konacak ibaresi ile başlayan belge içeriğinde: 

El yazması “Nükleer enerji konacak. Okan ÇAKIROĞLU hala istemiyormuş. Hammaddesi bizde var onu…istemiyor

Antalya hava limanı ihalesinde TDV ve gizli ortak çeçen fraport ile beraber. 3,5 milyon dolara alacaklar binali ve Kemalle çeçen çok iyi Kürtçüler antalyayı çok istiyorlar Sabiha Gökçen Savunma Bakanı müsteşarı sağlam duruyor. Basın bu konuyu işlemeli. 

Sami Çolak Yeni….Kayserili zengin Sami…ikinci şahısta var Suudlardan dış işleri bak ile samimi 5 sene suudide kalmış…çok iyi mali destek almış” şeklinde ibarelerin bulunduğu,bahse konu belge içeriğinde istihbarı bilgilerin bulunduğu, ayrıca yönlendirme yapılarak basının konu üzerinde hassasiyet göstermesinin özellikle vurgulandığı, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN dokümanları arasında bulunan NBC silahları dökümanında, en ucuza yapılabilen NBC silahlarının üretimi sonucu terörün finansmanının sağlanabileceği belirtilmiş, şüphelinin de bu tür silahlarla ilgilenmesinin örgütün dokümanlarında yazılanlarla paralellik gösterdiği anlaşılmıştır.. 


Başkanım şeklinde bir hitap ile başlayan, içeriğinde,

“Bugün Emin Beyle birlikteydik. Yapılan görüşme neticesindeki notları gönderiyorum. Emin Beyin düşüncesi olarak, 1-MHP Devlet Beyle bu işin yürümeyeceği, başına Ramiz Beyin gelmesi, geldiği takdirde onlar da bir grup siyasilerin Ramiz Beyin yanında olacağı, 2- Bu olmazsa Emin Bey ve arkadaşlarının yeni bir oluşum yapacakları, bir parti kuracakları, hazine yardımından faydalanacaklarını söylediler. Bunun bu yaz acilen olması gerektiğini vurguladılar. Çünkü CHP meclise parti olarak bir yasa teklifi vermişler. Ekim’de çıkacakmış, bu yasayı da Tayip destekliyor. Yani partilerden kopan milletvekillerinin ayrı bir parti kurması ve hazine yardımından faydalanmasını önlemek için. Bilgilerinize arz ederim. Saygılarımla.” şeklindeki doküman içeriğinden  ve Emin Şirin tarafından İlhan Kesici’ ye yazılan mektup şeklindeki doküman içeriğinden, Emin Şirin ve İlhan Kesici’nin meclisten koparacakları bir grup ve  dışarıdan destek verecek bir grupla birlikte hazine yardımından da faydalanacak şekilde bir parti ve mecliste  grup kurma çalışmalarının anlatıldığı, tüm bu verilerden şüphelinin, Emin ŞİRİN’ le irtibatlı olduğu, irtibat noktalarının tıpkı şüpheli Veli Küçük gibi, Milliyetçi Hareket Partisinin liderlik yapısından örgütsel anlamda memnun olmadıkları  ve o yapıya örgütsel anlamda müdahil olmayı istedikleri, tüm veriler birlikte değerlendirildiğinde, şüphelinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları arasında bulunan siyasi partileri yönlendirme ve siyasi portreleri önceden belirleme  faaliyetlerinin  içinde bulunduğu anlaşılmaktadır. 

 Bir adet Kürşat Altay tarafından Atilla Uğur’a gönderilmiş beyaz zarf içerisinde “ Sevgili Kardeşim..” ibaresiyle başlayan, “ ... Kürşat Eren.2” ibaresiyle biten (1) sayfalık mektup Zarf üzerinde gönderen kısmında Kürşat Altay isimi yazılı olan, alıcı kısmında Hasan Atilla Uğur’un ismi olan ve içeriğinde; “Bu vatan için gerekirse yeniden “Kurtuluş Savaşı” vermek, canlarımızı feda etmek elbette hepimizin görevi. Fakat olayların gelişmesini örgütleyenlerin ne yazık ki şahsi çıkarlarını ön planda tutuklarını görmek beni derinden üzüyor. Üstelik bu gizli ve menfaate dayalı ilişkilerde sizler gibi devleti ve milleti için gözünü budaktan esirgemeyen arkadaşlarımın üstün meziyet ve hissiyatını da kullanıldığı duygusuna kapılmaktan kendimi alamıyorum. Bizler elbette senin iş bitiriciliğini ve becerikliliğini biliyoruz……….Sana gönderdiğim mektupta “ tampon kullanmakta çok usta olan” bazı kesimlerdin bahsetmiştim.Bu kesimler karşısında dikkatli olmanız ve tedbir almanız konusunda uyarmaya çalışmıştım…..Şu anda görmekte olduğum şeyler beni dehşete düşürdü…

“ Mevcut yapılanma fark edilir ve dağıtılırsa, mücadelenin kesintiye uğramadan devam edebilmesi için yapılması gereken “ idhar “ konusunu kimler biliyor. Bu idharın asılında ağustos sonrası göreve gelecek olan Org. Büyükanıt ve jandarmanın başına geçmesi beklenen Türkeri’nin ekiplerinden oluşturulmuş olabileceği düşünülüyor mu? Tampon kullanmakta usta olanlar bunları becerebilecek deneyime ve güce sahiptir. Aklı kendisine susup oturmayı emreden Özkök ve ABD, AB ve Alon Liel vasıtasıyla İsrail’den aldıkları direktifleri yürüyen bir hükümete karşı yürüttüğünüz faaliyetlerin bu insanlar eliyle deşifre edileceği aklınıza gelememiş olabilir. Mertliğiniz bu tür hainlikleri düşünmekten alıkoyabilir. Ben bugün görüyorum ki ABD’ye uşaklık eden Büyükanıt ve sizin gündüzünüzü gecenize katarak belli bir seviyeye getirdiğiniz ekip ve çalışmalarınızın başına geçerek riski size yıkıp, kaymağını yeme isteyen ORG. Türkeri inceden inceye harekete geçmiş görünüyor. İçinizdeki uzantıları vasıtasıyla her şeyden haberdar oluyorlar. Aralık ayından başlatılacak Org. Özkök sonrası hazırlık planları için Ağustosu beklemekten başka yapacakları bir şey kalmadığını söylüyorlar…”

“…Sizlerin 3 Mart programı, Yerel Seçimlere yönelik çalışmalarınız ve Kıbrıs Refarandumu konusunda her türlü riski göze alarak yaptığınız çalışmaları, kusura bakmayın ama aptalca buluyorlar… Öngörüsü olmayanın geleceğe hükmetme hakkı yoktur, diyorlar. Sevgili kardeşim… Bunlara göre asıl çıkış AB’nin tarih vermemesi üzerine, Aralık ayında yapılması gerekiyor. Aralık öncesinde düşük yoğunluklu fırtınalar çıkartıp, sonucunda doğan küçük başarılarla avunmanın beceriksizlikten başka bir şey olmadığını ve bu beceriksizlerin istirahata yollanmasıyla aynı zamanda ABD ve AB nezdinde demokrat ve çağdaş dünyayla entegre olabilecek bir vizyona sahip olduklarını gösterecekler. Sizin hazır hale getirdiğiniz “ sağduyu “nun sesinden yararlanarak, sizin emekleriniz üzerinden amaçlarına ulaşacaklardır. Sevgili Kardeşim. Senin orada bir sene daha kalıyor olman bence önemli. Sen ne yapacağını bilirsin.  Kürşat E.” şeklinde son bulan mektup içeriğinden,

Şüphelinin 2004-2006 yılları arasında yürütme organını devirmeye teşebbüs eylemlerinin içinde olduğu,bu eylemlerin başarısız olması halinde yerlerine geçirilecek idhar ekibinin dahi hazırlandığı, yapılan çalışmalar çok ciddi ve esaslı olup  kesin olarak yürütme organını ortadan kaldırmaya kararlı olarak örgütlendikleri anlaşılmaktadır.

Şüpheli Hasan Atilla Uğur un Mehmet Şener Eruygur ve Levent Ersöz’ ün emri altında bir çok illegal faaliyetlerde bulunduğu, sanıklar Ergün Poyraz ve İsmail Yıldız’ la irtibatlarının olduğu, bu örgüt üyelerinden İsmail Yıldız’la yapılmış, görüntülü gizli çekim olduğu anlaşılan çekimlerin bulunduğu, bu sanığın firari şüpheli Bedrettin Dalan’ı getirdiği ve gizli kamerayla çekimlerinin yapıldığı, bu çekimlerin bir kısmının da şüpheli Hasan Atilla Uğur’ da ele geçirildiği, bu çekimleri görev gereği yaptıklarını belirtmiş ise de Genel Kurmay Başkanlığı Askeri Savcılığı cevabi yazısında, bu kayıtların Türk Silahlı Kuvvetlerine ait olmadığı ve kayıtlarda yer almadığı şeklindeki bildirimde bulunmuştur. Bu cevabi yazı karşısında, bu tür gizlilik içeren bilgi belge ve gizli çekimlerin görev gereği olmayıp ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları doğrultusunda yapıldığı, örgütsel faaliyetler kapsamında bulunduğunu kabulde zorunluluk bulunmaktadır.Bu örgütsel kayıt tutma ve çekimlerin, o dönemin teknik istihbarat sorumlusu şüpheli  Hasan Atilla Uğur ve Cumhuriyet Çalışma Grubu içinde faaliyet göstermek üzere kendisinin emrine verilmiş bulunan diğer şüpheliler Mustafa Koç ve Cihandar Hasanhanoğlu tarafından yapıldığı eylemin işleniş şekli ve belgelerden anlaşılmaktadır.  Ayrıca şüpheli Levent Ersöz bu çekimleri komutanlarının emri ile yaptıklarını sorgu sırasında  ikrar etmiştir.


16.08.2008 Tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımıza gelen bir ihbar mektubunda o tarihlerde tutuklanan Ergün Poyraz  ve İsmail Yıldız isimli şahıslardan bahsedilmekte ve Emin Şirin’in de bu yapılanma içerisinde bulunduğu, Emin Şirin’in mecliste verdiği tüm soru önergelerinin,örgüt üzerinden kendisine ulaştırıldığı, bu soru önergelerinin örgütçe temin edilen gizli bilgiler doğrultusunda hazırlandığı, bürokratik kademelerde bir sürü irtibatı bulunan gerçek ismi bilinmemekle birlikte kürşat … isimli şahıs tarafından bunların sağlandığı, yapılan gizli buluşmaların Hakan Şanlı’ nın bürosunda yapıldığı belirtilmektedir. Kürşat isimli kişinin Hasan Atilla Uğur  olduğu tüm beyanlar ve dosya kapsamı ile  anlaşılmaktadır. 


Tape No:4388, 16.11.2007 tarihinde saat: 14.27’ de G.Levent Ö./Oğuzhan ile yaptığı görüşmede özetle; G.Levent Ö.’ nün “Başçavuş Levent komutanım birini verecektim bi sesinizi duyayım dedi de” dediği, Oğuzhan’ ın “Atilla amca benim Oğuzhan Yörük Ali’nin oğlu Oğuzhan” dediği, ..H.A.Uğur’ un “Tamam ben 10 güne kadar oradayım gelirken var mı isteğin” “Her şeyimiz canavar gibi oğlum her şeyim yarın Türk oğlu Türkler canavar gibi olmazsa öbür ibnelere çok büyük şey olur boş ver biz her zaman iyiyiz” dediği, Oğuzhan’ ın “Her zaman savaşa hazırız” dediği, G.Levent Ö.’ nün  “Başçavuş Levent” dediği, H.A.Uğur’ un “Oğlum Levent sen nasılsın ne var ne yok on güne kadar ben o tarafa ineceğim” dediği, G.Levent Ö.’ nün  “  Yukarıda yeriniz hazır komutanım” dediği, H.A.Uğur’ un “Benim bu gelişimle ilgili hiç kimseye bilgi verme Talat bey, Mehmet bey Ahmet bey hiç kimseye bilgi verme yalnızca sen bil tamam mı hadi yanaklarından öpüyorum” dediği, G.Levent Ö.’ Nün de  “Tamam komutanım”  şeklinde cevap vermesinden ve benzer nitelikteki başka konuşmaları ve yaklaşımlarından,  şüphelinin, emekli olmasına rağmen hala askeri görevdeki  kişilerle irtibatlarını gizlice sürdürdüğü, bazı irtibatlarını ve gidip geldiği yerleri sakladığı, görüşme ve seyahatlerinin gizli tutulması için talimatlar verdiği, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN faaliyetleri kapsamındaki hareketlerini gizlilik içerisinde sürdürmeye çalıştığı   anlaşılmaktadır. 

5 no’lu cd’nin yapılan incelemesinde; Arşiv isimli klasör içerisinde çok sayıda klasör ve dosyanın bulunduğu, bu klasör içeriğinin halen tutuklu bulunan Ergün  Poyraz’dan elde edilen cd içeriğinde bulunan belgelerle bire bir aynı olmakla birlikte, belgelerin oluşturulduğu yer ve zaman bulgularının da aynı olduğu tespit edilmiş olup buradan hareket edildiğinde, Ergün POYRAZ’ a, bu bilgileri şüpheli Hasan Atilla Uğur un verdiği anlaşılmaktadır.


02.07.2008 tarihinde saat 12:02 sıralarında kardanadam111@gmail.com isimli e-mail kullanıcısının göndermiş olduğu mail ihbarında özetle; 

   “Kürşat” Kod adlı komutanımız Hasan Atilla Uğur hakkında bilgi vermek istiyorum. 

2003-2004 Sarıkız ve Ayışığı darbe planında kilit rol oynuyordu. JGK’nda dinlemeden sorumlu albaydı. MGK Genel Sekreteri Tuncer Kılıç, JGK Şener Eruygur ve KKK Aytaç Y. arasında ortak irtibatı sağlıyordu.

……..


Ergün Poyraz’a AKP aleyhine kitap hazırlatılması, çalışmaları için para verilmesi, JGK’na ait araçlarla koruma verilmesi yine Kürşat’ın organizesiydi. Egün Poyraz’a dökümanları veriyordu, hazırladığı taslak kitabı inceliyordu, düzeltmeleri yaptıktan sonra Harp Okulu mezunu Avukat Hüseyin B.’ye gönderiyordu, onun da incelemesinin ardından kitabın yayınlanmasına izin veriyordu……….. Ergün Poyraz’ın polis bölgesinde olduğu için güvende olmadığını bildirmesi üzerine komutanımızın emri ile Çayyolunda bir ev kiraladık. Kapısına da koruma verdik.........


Ergün Poyraz’a,o kadar çok doküman aktardı ki adı AKP ve Tayyip ERDOĞAN uzmanı çıktı……….


Levent Ersöz paşanın bilgisi dahilinde hükümet üyelerinin telefonlarının yasadışı dinlenmesini de yine Kürşat bize yaptırıyordu. Elde edilen bilgileri Şener Eruygur ve Levent Ersöz paşaya aktarıyordu…….aynı zamanda Hakan Şanlı ile de ortak askeri malzemelerin ihalelerini yapan şirketin gizli ortağıydı, bu şirketin TSK’dan ihale almasını bizzat Kürşat takip ediyordu.

……..


Necip Hablemitoğlu ve İhsan Güven eylemleri ile ilgili olarak Kürşat’ın detaylı bilgisi var. İhsan Güven’in en yakın adamı Çelik E. sık sık Ankara’ya geliyordu ve Kürşat ile buluşuyordu. Kürşat sık sık korumalarıyla birlikte Ergün Poyraz’ı da İhsan Güven’in yanına gönderiyordu….. Necip Hablemitoğlu’ da yine Kürşat’ın yakından görüştüğü, ilgilendiği biriydi. Son dönemde bazı talimatlara direndiğini biliyorum. 


Emin Şirin’ de yine Kürşat tarafından AKP nin bölünmesi için görevlendirilmişti, ama beceremedi……… Buluşmaları deşifre olmasın diye Hakan Şanlı’ nın, Ankara Yıldızda ki SAMA şirketine raporları bırakıyor, Kürşat’ta oradan aldırıyordu, bu şekilde haberleşiyorlardı. 


Darbeye zemin hazırlayacak ortam için sivil toplum kuruluşlarının organize edilmesi görevi ADD Genel Başkanı Ertuğrul K.’ya verilmişti……….. Bazı mitinglerin finansmanı için Sinan Aygün’ e görev verilmişti………


Ertuğrul K.’nın bir görevi de Cumhurbaşkanını yönlendirmekti. Rektörlük seçimlerinde desteklenecek ve engellenecek rektör adayları tespit edilerek dosya hazırlanıyordu, bu dosyaları ya bizzat A.N.S.’ye elden veriyor, yada Kemal N. üzerinden veriyordu. Böylelikle bize eylemlerde destek verebilecek adayların rektör olması sağlanıyordu. 


Yargıda ki işlerimizi Ergün Poyraz üzerinden Ankara DGM Savcısı Hakan K., Danıştay daki işlerimizi de, Gülseven Güven Y. üzerinden, Gülsen Y. ile yürütüyorduk. Kürşat bir dava ile ilgili olarak Gülseven Y.’yi Ankara’ya davet etti. Gülseven’i, Ergün Poyraz ve biz resmi araçla alarak Danıştay’a getirdik. Görüşme sonrası konuyu hallettiği müjdesini verdi. Eski davalara ilişkin dökümanları da savcı Nuh Mete Y.’den temin ediyorduk…..


….. Kürşat’ın bütün kirli işlerinden Levent Ersöz ve Şener Eruygur haberdardı…. 


Levent Ersöz ve Kürşat ,AKP hakkında ki yaptıkları çalışmaları/dosyaları Yargıtay Savcısı Ömer Faruk E. ile paylaşıyorlardı….


… Kürşat’ın talimatı ile Ergün Poyraz, 14-19 Nisan 2004 tarihlerinde korumaları ile birlikte İstanbul’a gitti ve İhsan Güven’i ziyaret etti, bu ziyaret sırasında 3 gün müddetle evinde misafir kaldı. Poyraz İstanbul’dan ayrıldıktan sonda İhsan Güven öldürüldü…..


Bazı özel operasyonlarda kullanılan şahıslar veya ulaşılabilecek yakınları özel Kuvvetler gibi birimlere alınarak inceleniyor. Nuri B., Kasım Z.’ye ulaşmak için bu yolu kullanmıştı. İBDA/C içerisinden bazı şahısların da yine bizim tavsiyemizle Özel Kuvvetlere alınarak eğitim verildiğini biliyorum…..”

Şeklindeki ihbarla alakalı olarak şüpheli Hasan Atilla Uğur un, savcılıkta beyanda bulunmadığı, 


Elde edilen deliler ve dosya kapsamına göre ihbarın içeriğinde yer alan iddiaların, ilişkilerin ve irtibatların genel olarak doğru olduğu anlaşılmaktadır. 

ADD genel merkezi başkan odasında yapılan aramalarda elde edilen 13 no’lu cd içerisinde  “Balbay2” isimli bir video dosyası ile bu videonun çözümünün yapıldığı “23 12 2003 balbay” isimli bir yazı dosyası bulunmuş olup, aynı dosyalardan şüpheli Hasan Atilla Uğur un ikametinden de  elde edilmiştir. Bu video kaydının incelenmesinde şüphelinin, Levent Ersöz ve Mustafa Ali Balbay’ın kamera çekimi görüntülerinin olduğu, bu görüşmenin Cumhuriyetçi Çalışma Grubu tarafından organize edilen “basınla irtibat ve bilgilendirme çalışması” (devre raporları slaytları) kapsamında yapılan bir görüşme olduğu açıkça anlaşılmaktadır.Görüşme içeriğine bakıldığında;

……D.Başkanı : Bende onu düşünüyorum. Ne kadar zor olursa olsun bu işlerin altından kalkacağız.

 M.Balbay  :Bütün mesele bu oyun sahasında olur mu?
Başkan :Dün dedim ki, bütün bunların başlarını keseceksin bir daha hayatta baş kaldıramayacak, ibreti alem olacak bunlara. Bir daha bunlar hortlarlar bizi ortadan kaldırırlar bu olaylar İç İşleri Bakanının yaptığı destekten kaynaklanıyor. Yani bir insan bu kadar mı hıyanet içinde olur.
M.Balbay :Şimdi bir emekli vatandaşı arıyorum, ben 60'ı gördüm, 70'i gördüm, 80'i gördüm, diyor.Şu hükümetin son birkaç ayına bakıyorum, diyor en geçerli darbe bu dönemdeki diyor. Yani bu sistem içinde nasıl olur diyor. Bütün tartıştığımız nokta bu diyor.
M.Balbay: işte oda Tam bir psikolojik savaş, tabi her şeyi konuşuruz. Bilgilenme eksikliği mesela biz şu anda gazetenin olabildiği kendi gücüyle tırmala etsin, bir yerden bir şey sökün bir şey geliyor takılıyor problem bilmiyorum yani öteki gazetelerde öyle sanıyorum ki bilgilendirme kanalları olabilir. Yani haber yola genel olarak.
Başkan: Biz size konunun doğrusunu söylüyoruz gerçekten ama bizim söylediğimizle yazma. Araştır ille bizim dediğimiz doğru değildir onu da araştır. Benim telefonumdan bana gecenin her saatinde ulaşabilirsin. Komutanım böyle bir konu var bilgi alalım. Bende bu konu nedir bir bak bilgi ver ve ya böyle bir bilgi almışlar bunun doğrusunu verelim, o zaman doğru bilgilendirme olunca birçok konunun yanlışı başından önlenmiş olur, o zaman gazetecide rahat etmiş olur. Onun görevi zaten kamuoyunu aydınlatmak. Bu diyalog yoluna ben inanıyorum. Yani son dönemlerde oldukça yakın iyi ilişkilerimiz bir çok yerde devam ediyor. Yeterlimi yetersiz.
M.Balbay: Tabi bu iyide şimdi mesela haberi alıyoruz Arkasını getirmeli tabi hani ne diyeyim bunlarla ilgili, bilgi notu, bir şeyler vaziyet yani o tür şeyler kullana bilirsin. Şimdi bunlar tamamen kendilerini artık her şeye tehdit.

Başkan: Şimdi onları tekrar kullanacağız, sizinle Paylaştığımız konuları kullanacağız çok kısa vadede bu işte bunları kullanacağız başka çaresi yok.”,


Şeklindeki görüşme içeriklerinden ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN askeri kanadı ile sivil kanadı arasındaki işbirliği ve ERGENEKON’ un medyanın kontrol altına alınıp tek merkezden yönetilmesi gerekliliğinin fiili uygulamalarının da gerçekleştiğini göstermektedir. Ayrıca görüşme içeriğinde Başkan denilen ve şüpheli Levent Ersöz  olduğu kesin olarak anlaşılan kişinin “Dün dedim ki, bütün bunların başlarını keseceksin bir daha hayatta baş kaldıramayacak, ibreti alem olacak bunlara. Bir daha bunlar hortlarlar bizi ortadan kaldırırlar” demesine mukabil şüpheli Mustafa Ali Balbay’ın “en geçerli darbe bu dönemdeki” diyerek yapılacak darbenin meşruluğunu ispatlamaya çalıştığı görülmektedir. 


Şüphelinin bazı ihalelerde istedikleri sonucu elde edebilmek için kamu görevlilerine lüks otellerde pahallı hayat kadınları ayarladıkları mecut görüşme tutanaklarından anlaşılmaktadır. 


Şüpheli Hasan Atilla Uğur un görevli olduğu dönem ve sonrasında ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ içersinde, her türlü illegal faaliyetleri resmi görevinin verdiği her türlü imkan ve pozisyonu kullanarak yaptığı, şüpheli Levent Ersöz ve Mehmet Şener ERUYGUR un emri altında birçok kişiyi yasa dışı dinlediği ve dinlettiği, yüzlerce kişiyi, siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetmek suretiyle fişlediği ve fişlettiği, 


Cumhuriyet Çalışma Grubu içinde aktif olarak görev aldığı, Cumhuriyet Çalışma Grubu adına gazetecilerden büyük şirket patronlarına, meclis başkanından, özel üniversite sahiplerine kadar görüştükleri kişileri,örgütsel yöntemler gereği gizlice kamera kaydına alıp, Cumhuriyet Çalışma Grubu için kurulan örgütsel arşive attıkları,  çalışmalarının tamamını resmi olarak kullandıkları formatta yapmalarına rağmen resmi kayıt arşivleri yerine ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ arşivlerine geçirdikleri, yürütme organını devirmeye teşebbüs eylemlerinin içinde fiilen yer aldığı, kendi altında çalışan şüpheliler Mustafa Koç ve Cihandar Hasanhanoğlu’ nu da Cumhuriyet Çalışma Grubu faaliyetleri için görevlendirdiği, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüst yapılanması içinde yer alan istihbarat dairesi sözde komutanlığı içinde özel vazifeyi haiz görevli niteliğinde bulunduğu, konumu itibarıyla emekli olduktan sonra güvenlik şirketi ile ortak çalıştığı, şüpheli Hakan Şanlı ile örgütsel anlamda irtibatlarını devam ettirdiği, Emin Şirin’le birlikte, amaçları arasında bulunan siyasi partileri yönlendirme ve siyasi portreleri önceden belirleme faaliyetleri çerçevesinde mecliste yeni bir grup oluşturmaya çalıştığı hususları oluş ve tüm soruşturma kapsamı ile birlikte değerlendirildiğinde;

Silahlı örgütünün ara yöneticisi olmak suçunu işlediğinden, eylemine uyan TCK’nun 314/1 Maddesi,

Cebir ve şiddet kullanarak Türkiye Büyük Millet Meclisini ortadan kaldırmaya veya görevlerini kısmen veya tamamen yapmasını engellmeye teşebbüs ettiğiniden,  eylemine uyan TCK’nun 311/1 maddesi,

Cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs ettiğiniden, eylemine uyan TCK’nun 312/1,

Halkı Türkiye Cumhuriyeti Hükümetine karşı silahlı bir isyana tahrik ettiğinden, eylemine uyan TCK.nun  313/1,

 Kişilerin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçundan eylemine uyan TCK.nun 135/2, 43,137/1-a,  6136 sayılı Yasanın 13/3-4, TCK’nun 54.

3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

5- Şüpheli Mustafa Ali BALBAY

a-Savunmaları,

Emniyet beyanı 

Susma hakkını kullanmıştır.

 Savcılık beyanı

Cumhuriyet Gazetesinin Ankara temsilcisi olarak çalıştığı, birlikte gözaltına alındığı şüphelilerden Şener ERUYGUR ve Hurşit TOLON’ u kamuoyunun tanıdığı kadar tanıdığını, şüpheli Sinan AYGÜN’ ün ATO başkanı olduğu, en az 10-15 kişiyle tertiplenen yemekli davetlere katıldığını, bunların sayısının üçü geçmediği, toplantılara gazeteci kimliğiyle katıldığını, bunların güncel siyasete ilişkin sıradan yemekler olduğu, daha önce haklarında işlem yapılan şüphelilerden İlhan SELÇUK’un bilindiği gibi kendisinin Ankara temsilcisi olduğu Cumhuriyet Gazetesinin başyazarı olduğunu, ayrıca Cumhuriyet Vakfının da başkanı olduğu, ilişkilerinin bu çerçevede olduğu, şüpheli Doğu PERİNÇEK’ in İşçi Partisinin Genel Başkanı olması nedeniyle kendisini parti toplantılarına ve basın açıklamalarına çağırdığını, bunların hiçbirisine rağbet etmediğini, gerekli gördüğüne muhabir gönderdiğini, şüpheli Vedat YENERER’ in 1991 yılına kadar Cumhuriyet Gazetesinde muhabir olarak çalıştığını, yaptığı bir haberi başka bir televizyona habersiz verdiğinden dolayı gazeteden kovulduğunu, şüpheli Vedat YENERER’ in sahibi olduğu internetajansı.com sitesi adına kendisine yılın Kuvvacısı ödülünün layık görüldüğünün iletildiğini ifade etmiştir.

Şüpheli Emin GÜRSES’ in geçmiş dönemde birkaç sefer Cumhuriyet Gazetesinde yazı yazdığını, yaklaşık 3 yıl süresince hafta içi yazılar yazdığını ve buradan tanıştıklarını, şüpheli Ümit SAYIN’ ın bir kitabını kendisine getirince tanıştıklarını, kitapla birlikte Avrupa’da ki PKK etkinliği konulu bir raporu da getirdiğini, raporun kaleme alınış şekli ve sunumunun kendisine normal gelmediğini, şüpheli Ümit SAYIN ile bir daha görüşmediğini,  şüpheli Orhan TUNÇ’ u tanımadığını, internet yazısında kendisinin adını geçirmiş olmasının tanıdığını göstermediğini, şüpheli Güler KÖMÜRCÜ’ nün meslektaşı olduğunu, herkese açık bir toplantıda kendisiyle birlikte olduğunu, ismi geçen şüpheliler Veli Küçük, Muzaffer TEKİN ve diğerlerini tanımadığını,

28.12.2004 günü saat 18.00 sıralarında sahipliğini şüpheli Vedat YENERER’ in yapmış olduğu internetajans.com organizasyonunda Eminönü İlçesi Sirkeci Tren Garı Salonunda “YILIN KUVVACISI” ödül töreninin 60–70 kişinin katılımıyla yapıldığı, bu toplantıya şüpheli Emin GÜRSES, şüpheli Kemal ALEMDAROĞLU ve şüpheli Sevgi ERENEROL’ un katıldığı, şüpheli Em. General Tuncer KILIÇ, gazeteci yazar Altemur KILIÇ, Saygı ÖZTÜRK, Hulki CEVİZOĞLU, şüpheli İlhan SELÇUK ve kendisinin ödüle layık görülmesine rağmen toplantıya katılamadığı, töreni düzenleyen ve ödüle layık görülen şahıslar ile olan ilişkileri sorulduğunda, şüphelilerden Emin GÜRSES ve İlhan SELÇUK ile bağlantısını yukarıda anlattığını, Kemal ALEMDAROĞLU’ nu kamuoyundan tanıdığını, şüpheli İlhan SELÇUK’ a giderek ART ve Kanal B televizyonlarının bazı durumlarda ortak hareket etmesi gerektiğinden bu konuda kendisinin yardımcı olmasını istediğinden bahsetmiş olduğunu, şüpheli İlhan SELÇUK’ un da bu konuyu kendisine iletip yardımcı olmasını söylediğini, ART televizyonu sahibi şüpheli Mustafa ÖZBEK ile tanıştığını, üç kişi birlikte bir yemekte bu konuyu konuştuklarını, şüpheli Mustafa ÖZBEK’ in sıcak bakmadığını, kendisinin de üstelemediğini, Kanal B televizyonu sahibi Mehmet HABERAL ile bir samimiyetinin olmadığı için onunla buluşmadığını, Kemal ALEMDAROĞLU ile olan görüşmesine yalnız olarak gittiğini, Hulki CEVİZOĞLU’ nun meslektaşı olduğunu o şekilde tanıdığını, yukarıda bahsettiği PATALYA otelindeki toplantıda da olduğunu, hatta Hulki CEVİZOĞLU söz aldığında bu toplantının Mehmet HABERAL başkanlığında bir parti havası koktuğu içeriğinde eleştirel bir konuşma yaptığını, Sevgi ERENEROL’ u hiçbir şekilde tanımadığını, diğer şüphelileri de kamuoyunun tanıdığı kadar tanıdığını beyan etmiştir.

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’ a ait Fenerbahçe orduevindeki ikametinden elde edilen HP laptop içerisinde yapılan inceleme sonucu m.şener eruygur/doc/sayın balbay’la röportaj–21–06–2006 isimli belgede; şüpheli M.Şener ERUYGUR ile yaptığı röportaj metni sorulduğunda; O tarihlerde Şener ERUYGUR’ un ADD Genel Başkanı olmak istediğini, bu konuda Şener ERUYGUR’ un kendisiyle bir röportaj yapılmasını talep ettiğini, kendisinin de bunun mümkün olmadığını söylediğini, Şener ERUYGUR’ un açıklamalarını göndermesi halinde gazetede haber olarak yayınlayabileceğini söylediğini, bu şekilde kendisine bir metin gönderdiğini anımsadığını, bunun da diğer aday Ertuğrul KAZANCI ile birlikte gazetede haber yapıldığını, kendisiyle yüz yüze bir röportaj yapmadığını, zaten genel başkan olduktan sonra gazeteci arkadaşı Fikret B. ile ADD Genel Merkezinde kendisini ziyaret ettiğini,

ADD Genel Merkezi başkan odasında yapılan aramalarda elde edilen 13 no’ lu cd içerisinde  “BALBAY2” isimli bir video dosyası ile bu videonun çözümünün yapıldığı “23 12 2003 balbay” isimli bir yazı dosyası bulunduğu, bu videonun yapılan incelemesinde Şüphelinin, Levent Ersöz ve Hasan Atilla UĞUR’ un kamera çekimi görüntülerinin olduğu anlaşılması üzerine bu görüşmenin Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından organize edilen “basınla irtibat ve bilgilendirme çalışması” (devre raporları slâytları) kapsamında yapılan bir görüşme olup olmadığı sorulduğunda; görüşmenin mahiyetini, yukarıda anlattığını Cumhuriyet Çalışma Grubu isimli bir oluşumdan haberinin olmadığını, bu görüşmede konuşulmadığını, gazetecilik faaliyeti çerçevesinde de böyle bir oluşum olduğuna dair bir bilgi edinmediğini ifade ettiği görülmüştür.

Cumhuriyet Gazetesinin tirajının artırılması için askeri birliklerde daha ucuza satılması işini koordine etmeyi şüpheliler Hasan Atilla UĞUR ve Levent Ersöz ile görüşüp görüşmediği ve ne amaçla böyle bir görüşme gerçekleştirildiği sorulduğunda; 28 Şubat döneminde ve sonrasında laiklik konusunda en hassas ve tavizsiz davranan gazetenin Cumhuriyet Gazetesi olduğunu, bu tutumunun görüştüğü bu asker kişilerin hoşuna gitmekle birlikte tirajının artmadığından yakındıklarını, kendisinin de yarı şaka mahiyetinde “kışlaya soktunuz da satmadık mı” dediği görülmüştür. 

23.12.2003 tarihinde Hasan Atilla UĞUR İle Jandarma Genel Komutanlığı Karargahında yaptığını ve gizli kamerayla çekimi yapılan görüşme sorulduğunda; burada başkan olarak konuşanın dönemin Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Dairesi Başkanı şüpheli Levent Ersöz olduğunu, bahsettiği gibi Cumhuriyet Çalışma Grubu isimli bir oluşum hakkında bilgisi olmadığını, kendisi hakkında gıyabında bu tür bir düşünce geliştirmiş iseler kendisini bağlamadığını, zamanın Cumhurbaşkanı A.N.S.’nin Cumhuriyet gazetesine özel ilgi gösterdiğinin herkesçe bilindiğini, A.N.S.’nin gazetenin genel yayın çizgisini beğendiğini, bu nedenle kendisiyle sık görüşen az sayıdaki gazetecilerden birisi olduğunu, kendisinin de görüşmelerindeki izlenimlerini buradaki gibi bir sohbette şüpheli Levent Ersöz’ e aktarmış olabileceğini ifade etmiştir. 

Cumhuriyet Gazetesi Ankara Bürosundaki 1 Adet Flas_Canon_128 Mb Flash Bellekteki “Lula makale” isimli word dosyasında “Turan Çömez Türkiye-Breziya Parlementolar Arası Dostluk Grubu Başkanı” başlıklı belge sorulduğunda; şüpheli Turhan Çömez henüz milletvekili iken gazetenin Ankara bürosuna gelip kendisiyle görüştüğünü, o sıralar partiden ayrılması ve ihracı gündemde olmadığını ancak parti politikalarını eleştirdiğini, kendisinin edindiği kanaatin bakanlık beklentisi gerçekleşmeyince bu şekilde muhalif kaldığı yönünde olduğunu, başbakana bu kadar yakın olup sonra muhalif olmasının samimi gelmediğini, yukarıdaki belgeyi ise kendisine şüpheli Turhan ÇÖMEZ’ in vermediğini, ne şekilde geldiğini bilemediğini, muhtemelen faks ya da e-mail yolu ile gelmiş olabileceğini, özel bir talebi olmadığını ancak daha sık görüşme isteğini belirterek kendilerini daha yeni anlamaya başladığı yönünde sözler söylediğini, kendisine de bu beyanların samimi gelmediğini, hatta televizyon programlarına katılmasına rağmen şüpheli Turhan ÇÖMEZ’ in yaptığı daha sonraki tarihlerdeki programa kendisini davet edince katılmamayı uygun gördüğünü ifade etmiştir.

Şüpheliye ait diskette “GİZLİ” ibareli ve toplam 99 sayfadan oluşan “II- İDDİA” başlıklı belge sorulduğunda; Haydar B. liderliğindeki tarikat konusunda hazırlanan kapsamlı bir çalışma olan bu dokümanı nereden temin ettiğini tam olarak hatırlamadığını ancak bir mahkeme dosyasındaki bilirkişi raporu olduğunu düşündüğünü, nitekim kendisinin bu konuda gazetede bir yazı dizisi hazırladığını, bu raporu da dayanak yaptığını, yazının dayanağının elinde olması için bu raporu bulundurduğunu ifade ettiği görülmüştür. 

 5 mart 2009 tarıhli Ek beyanında

 Bilgisayarında elde edilen  gizli belgelerle alakalı eski beyanlarını tekrarladığı belgeleri kimden ealdığını beyan etmediği, Darbe çalışmaları ve gizli örgütsel faaliyetleri ile alakalı olarak tuttuğu notları önce kitap yazmak amacıyla gazetecilik refleksiyle yazdığını  daha sonra doğru olmadığı düşüncesiyle sildiğini beyan ettiği, örgütsel olarak irtibatlı olduğu  kişilerle olan ilişkilerini gizlemeye çalıştığı  görülmüştür. 

Sorgu beyanı 
Savcılık beyanı okunup sorulduğunda doğru olduğunu, kendisine ait olduğunu,  devamla; dosya içerisinde bulunan Genelkurmay antetli, İçişleri antetli ve çeşitli mahkemelerin antetlerini taşıyan belgeler ve Milli İstihbarat Teşkilatı kaynaklı gelen belgelerin kendisinin Ankara Temsilciliğini yaptığı gazeteye ve kendisinin adına gelmiş belgeler olduğunu,  sonuçta kendisinde toplandığını, kendisinin buralardan gelen gizli başlıklı bu belgeleri herhangi bir şekilde başka bir amaç için değil, yazdığı kitaplarda ve yaptığı yorumlarda okuyucularını aydınlatmak için kullandığını, kendisinin işyerinde elde edilen gizli belgelerin bugün Ankara Gazetecilerinin en önemli kaynağı olduğu Ankara’da ikamet edip de gazetecilik yapan çoğu kişinin eğer ev ve işyerlerinde arama yapılırsa bu tür belgelere rastlanacağının açık olduğu, bunun Ankara’ da sıradan bir duruma geldiğini, gazetecilerin bu belgeler kendilerine ulaştığı için övündüklerini, mesleki başarı saydıklarını, bu belgeleri niçin sakladığı hususunda yazdığı kitapların  eleştirilmesi ve boş olduğunun iddia edilmesi karşısında bu iddiaları çürütmek ve kendi iddialarını belgelendirmek için olduğu, kendisinin komşu ülkeler ile ilgili istihbarat raporlarını kullandığı, kendisi yazmış olduğu İran Raporu, Suriye Raporu ve Irak ile ilgili yazdığı kitapta kullanıldığını, kendisinin Irak ile ilgili kitabının Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde okunması önerilen kitaplar arasında sayıldığını, gözaltında bulunduğu sırada tanık olduğunu, dosya içerisindeki yoğun olarak gözüken gizli başlıklı raporlar kendisinin 11 yıllık süreçte edindiği evraklar olduğu, ancak mahkemenin birden karşısına çıktığını, bunun yanlış yorumlanmamasını talep ettiğini, milli siyaset belgesinin 2006 yılında çalıştığı gazetede manşet olduğunu ancak herhangi bir hukuki işlem yapılmadığını, MGK belgeleri de yukarıda yaptığı anlatımla açıklanabileceğini, irtica-i faaliyetlere karşı yürütülecek Başbakanlık ve İçişleri Bakanlığı kaynaklı belgede kendisinin yine ilgili kurumlardan bir şekilde yayınlarını kullanmak maksadıyla edinildiğini, bu belgeyi gazetesinde dizi olarak yayınlandığını, daha sonra Devlet ve İslam ismiyle kitaplaştığını, dosya içerisinde kimi şahıslarla ilgili bilgileri de içeren dokümanlar gazetesinde davalı olan Haydar BAŞ grubu hakkında mahkemeye arz edilen bilirkişi raporu olduğunu, kendisinin Jandarma Genel Komutanlığında farkında olmadan kayıt altına alınan görüşmesiyle ilgili hazırlanan bilgi notunda 100 Bin YTL.’ ye ihtiyaç duyduğunun belirtilmesinin tamamen yorum olduğu ve yanlış bir yorum olduğu, belki sohbet sırasında kimi dinci gazetelerin ücretsiz dağıtılması maliyeti konuşulurken Cumhuriyet Gazetesinin de ücretsiz dağıtılması konusunda maliyet hesabı ile ilgili bir fikir egzersizi olabileceği, bunun olası bir durum olduğu, kendisinin iradesi dışı çekilen bu kayıtların hukuki delil olarak dahi kabul edilmemesi gerektiği çünkü kendisinin bu görüntülerin mağduru durumuna düşmüş olduğu, kendisinin devlete ve kurumlarına olan saygısının ifadesi olarak makama saygısı dolayısıyla gitmiş olduğu bu teşkilatta rızası dışı yapılan kayıttan dolayı mağdur olduğunu, kendisinin gazeteci olması sebebiyle zaman zaman çağrıldığı Devletin MİT gibi, Kuvvet Komutanlıkları gibi, Meclis Başkanlığı gibi birimlerine gittiğini, şüpheli Mustafa ÖZBEK ile arasında geçen telefon görüşmesinde ismi geçen Tuncay’ ın şüpheli Tuncay ÖZKAN olduğu, şüpheli Tuncay ÖZKAN hakkında kanalı sattı, paraları Paris’ de yemeye gittiği söylentileri çıktığı için şüpheli Tuncay ÖZKAN’ ın yurt dışında olduğu düşünüldüğünü, Vatansever Kuvvetler Birliği ile hiçbir organik, resmi, gayri resmi bağlantısının olmadığını, gazeteci olması sebebiyle gönderilen bir dergi söyleşisi olduğunu, kendisinin faaliyetlerinin kesinlikle bir örgütün amacı doğrultusunda değerlendirilemeyeceğini, meslek büyüklerinden aldığı eğitim ve terbiye ile görevini yapmakta olduğunu, kendisinin kesinlikle kimseyi terör örgütü faaliyetlerine ve şiddete teşvik etmediğini, yazılarının bunun aksi içeriğe sahip olduğunu, demokrasi dışı hiçbir gücü onaylamadığını, darbeye taraftar olmadığını, bunun kanıtının yazıları olduğunu, demokrasi dışı yöntemlere yönelmek kendisinin şuanda sahip olduğu demokratik ortama ihanet anlamına geldiğini ifade etmiştir.

05.03.2009 tarihli ikinci sorgusunda 

Kendisinin üzerine atılı suçlamayı bildiğini, daha önce savcılık katında avukatlarının nezaretinde C.Savcılarına uzun uzadıya ayrıntılı ifadeler verdiğini, bu ifadelerini aynen tekrar ettiğini, aslında burada ifadelerine ekleyecek çok fazla bir şeyde olmadığını, savcılıkta kendisine sorulabilecek her şeyi sorduklarını ve sorulanlara bütün samimiyetiyle dos doğru cevaplar verdiğini, orada vermiş olduğu ifadesini aynen tekrar ettiğini, savcılık aşamasında da en çok bilgisayarında çıkan bir kısım gizli ve sır niteliğindeki belgelerden ve tutmuş olduğu notlardan dolayı sorgulandığını, bunlara açıklık getirmek istediğini, 30 yıllık gazeteci olduğunu, bu 30 yılın yarıdan fazlasını da Cumhuriyet Gazetesinin Ankara temsilcisi olarak geçirdiğini ve halen Ankara temsilcisi olduğunu, hem kişisel gayreti hem de mensubu bulunduğu gazetenin ağırlığı nedeniyle her taraftan çok yoğun bir bilgi akışına ve haber akışına maruz kaldığını, tüm bu bilgi ve belgelerin hem haber yapmak hem de süreç içerisinde yazacağı kitaplara ya da köşe yazılarına konu etmek için kişisel arşivine koyduğu olduğunu ve gördüğü karşılaştığı durumları kişileri ve bir takım olayları da bilgisayarına not ettiğini, kaldı ki dosyaya giren birçok notun da güncelliğini yitirmiş olması nedeniyle bilgisayarından silmiş olmasına rağmen bir takım kurtarma programlarıyla kurtarılarak güncellenmiş bilgiler olduğunu, bu bilgileri kendisinin zaten sildiğini, Ankara temsilcisi olarak Anakara'daki resmi görevli olan tüm üst düzey insanlarla değişik ortamlarda gazetecilik kimliğimle bir araya geldiğini, bu birlikteliklerin tamamen yasal zeminlerde gerçekleştiğini, kendisine özellikle savcılık aşamasında şüpheli MUSTAFA ÖZBEK ile olan diyaloglarının sorulduğunu, MUSTAFA ÖZBEK' i 2004 yılından beri tanırım, kendisiyle temasım vardır, şüpheli MUSTAFA ÖZBEK' in onursal başkanı olduğu ART Televizyonunda program yaptığını, birde onların finanse ettiği, Strateji Dergisini Cumhuriyet Gazetesinin eki olarak çıkarttıklarını, bunun finansmanına ilişkin hususların tamamen yasal ve faturalı olduğunu, Türk Metal'in ART Televizyonunda program yaptığını, ancak burada yaptığı program karşılığında kendisine yasal ödeme yapamayacakları için Türk Metal Dergisinde yazı yazmasını bunun karşılığında telif ücreti olarak kendisine para vereceklerini bu şekilde ödeme yapabileceklerini söylediklerini, kendisinin de Türk Metal'de yazı yazmaya başladığını, bunun karşılığında da kendi hesabına 1500 TL. para yatırılmakta olduğunu, Şubat ayı itibariyle de bu paranın kesildiğini,

Şüpheliden 75 nolu klasör içerisindeki Başbakanlık Güvenlik İşleri Başkanlığından çıktığı anlaşılan belgelere ilişkin sorulduğunda bu belgelerin kendisinde gazetecilik yönü dolayısıyla bir kısım kişiler tarafından ulaştırıldığını, ancak birçoğunu kullanmadığını, zaten birçoğunu iptal ettiğini, 

74 nolu klasördeki Genel Kurmay 2. Başkanı Orgeneral Ergun SAYGUN' un icra ettiği gezide gündeme konular ile başlayan ve renkli Power Point çıktılarının bulunduğu Sağ Yansı 23 Kasım 2006 tarihli doküman, gizli ibareli Türkiye Cumhuriyetinin İç Güvenliğinin Tesis Edilmesi ve İç Güvenlik Konsepti içerikli doküman,  askeri terimler içeren gizli ibareli ve komşu ülkelerden birisine ait askeri değerlendirme tablosu, psikolojik harekât ile ilgili doküman, komşu bir ülkenin kara kuvvetlerine ilişkin silah araç ve gereçlerine ilişkin doküman, başka bir komşu ülkenin davranış ilkeleri isimli doküman ve benzeri dokümanlar sorulduğunda: bunlarında yine gazetecilik bağlamında kendisine gönderilen evraklar olduğunu ve bu evrakların çoğunu kitaplarında kullandığını, 

82 nolu klasörde, bir komşu ülkeye ait silah, mühimmat ve mühimmatın envanterine ilişkin doküman, komşu bir ülkenin etnik dini yapısını gösteren doküman, Genel Kurmay Başkanlığının gizli ibareli komşu bir ülkeye ilişkin stratejik istihbarat kitabı ve bu kitabın ekindeki gizli ibareli bölümler, üzerinde gizli kaşeli Türk Silahlı Kuvvetlerince hazırlanmış komşu bir ülkenin silahlı kuvvetlerine ilişkin istihbarat raporu ve bu raporun ekindeki aynı ülkeye ait sivil savunma teşkilatı, askeri okullar ve bu ülkenin istihbarat teşkilatına ilişkin dokümanlar, bakım onarım tesisleri ve bu ülkenin kara kuvvetlerinin konuşlanması ve birliklerinin konumuna ilişkin dokümanlar, çok sayıda gizli ibareli doküman sorulduğunda; bu belgelerinde kendisine gazetecilik mesleğinden dolayı ulaşmış belgeler olduğunu, bunları kitap yazabilirim düşüncesiyle aldığını ancak bunların bir kısmının kitaplarında kullandığını, kalanını iptal ettiğini,

Üzerinde bir numara konulmamış ancak sayfaları numaratör ile numaralandırılmış klasör içindeki gizli ibareli Türk silahlı Kuvvetlerine ait yine komşu ülkelerin silah ve mühimmatlarına ilişkin belgeler, Genel Kurmay Başkanlığının başka bir komşu ülkeye ilişkin uygulama emri, Genel Kurmay Başkanlığının komşu bir ülkeye ilişkin stratejik istihbarat raporu ve askeri kaynaklara ilişkin dokümanlar sorulduğunda; söylediği gibi bunlarda yine gazetecilik bağlamında kendisine ulaştırılmış ancak kullanılmamış belgeler olduğunu,

Numarasız kırmızı klasör içerisinde bilgisayar çıktısı dökümler olduğu anlaşılan ve şüpheli tarafından tutulduğu anlaşılan notlara ilişkin sorulduğunda; bu notlara ilişkin genel açıklama yaptığını, bu notların Cumhuriyet Gazetesinin Ankara temsilcisi olması sebebiyle gerçekleştirdiği bir kısım temaslardan sonra tuttuğu ve bir çoğununda kendisi tarafından güncelliğini kaybetmesi sebebiyle imha ettiğim notlar olduğunu,

Kırmızı klasör içerisindeki Türk Silahlı Kuvvetlerine ait Cumhuriyet Çalışma Grubu Devre Raporu bilgisayar çıktıları sorulduğunda; bunlarında kendisine gazetecilik münasebetiyle ulaştırılmış belgeler olduğunu, bunların birçoğunu okumadığını,

Telefon tapeleri sorulduğunda kendisinin gündelik konuşmaları olduğunu,

78 nolu klasör içerisindeki bir kısım irticai yapılanmalara ilişkin raporlar sorulduğunda; bu bilgilerin kendilerine gazetesinin irtica konusundaki hassasiyetini bilindiğinden dolayı gönderilen belgeler olduğunu, aslında bu belgelerin kendi şahsından daha ziyade Cumhuriyet Gazetesinin arşivine gönderilen belgeler olarak değerlendirilmesi gerektiğini, 

77 nolu klasör içerisindeki Türk Silahlı Kuvvetlerinin gizli ibareli bir kısım belge ve dokümanları, komşu bir ülkeye ilişkin dokuman sorulduğunda; bunların gazetecilik yönüyle kendisene gönderilen belgeler olduğunu, 

1 nolu mavi klasör ile ilgili sorulduğunda; bu belgelerin kendisine daha önceki gözaltına alındığı sırada sorulan belgeler olduğunu,

2 nolu telefon tapelerine ilişkin klasördeki görüşmeler sorulduğunda; bu görüşmelerin gazetecilik mesleği gereği meslektaşlarıyla yapmış olduğu olağan görüşmeler olduğunu,

Mavi klasör içindeki Ehli Dil Grubu olarak bir sayfalık isim ve karşılarında ev, iş ve cep telefon numaraları yazılı olduğu liste sorulduğunda; bu kişiler bir dönem Ankara'da birlikte yemek yeyip birlikte sohbet ve muhabbet ettiği bir grup olduğunu, sonradan dağıldığını, 

Mavi klasörlerden bir tanesinin içindeki MİT raporu adlı doküman sorulduğunda; bu belgenin de gazetecilik mesleği dolayısıyla gönderilmiş olan belgeler olduğunu,

79 nolu klasördeki bilgi ve belgeler sorulduğunda; Cumhuriyet gazetesinin ülke bütünlüğüne yönelik hassasiyeti nedeniyle terör örgütleriyle ilgili kendilerine ulaştırılan dokümanlardan olduğunu,

Kendisini Türkiyem Topluluğuna şüpheli MUSTAFA ÖZBEK’ in davet ettiğini, ancak kesinlikle onların çalışmalarında olmadığını, onların partileşmek istediklerini, kendisinin tam aksine onların bu çalışmalarının sonuçsuz kalacağını kendilerine söylediğini, ancak her nasılsa kendisini de bu topluluk içinde gösterdiklerini, kendisinin onlarla ilgisinin olmadığını, 

Kent Otel Toplantıları hakkındaki iddiaya ilişkin sorulduğunda; kendisinin bu toplantılara bir kısım üst düzey kişilerle zaman zaman katıldığını, buranın yasal olmayan bir tarafı olmadığını, 

Son olarak, görüleceği üzere incelenen tüm dosyalardan ve klasörlerden kendisinin hiç bir şekilde yasa dışı her hangi bir faaliyet içerisinde olmadığını, faaliyetlerinin silah ya da akçeli işler tabir edilen türden her hangi bir faaliyetinin olmadığını bütün belge ve dokümanlarının olağan gazeteciliğin bir sonucu olarak elde edilmiş bilgi ve belgeler olduğunu, her hangi bir suçla ve suç örgütüyle ilgisinin olmadığını yeniden özellikle vurgulamak istediğini, beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar

İkamet adresinde (Karakusunlar Mahallesi 24.Cadde No:6/16 Çankaya/ANKARA) (1) Adet (1) rakamı ile numaralandırılan “Versatele” marka DVD - (1) Adet (2) rakamı ile numaralandırılan “PRINCO” marka CD - (1) Adet (3) rakamı ile numaralandırılan “HYUNDAI” marka CD - (1) Adet (4) rakamı ile numaralandırılan “PRINCO” marka CD -(1) Adet (5) rakamı ile numaralandırılan üzerinde cumhuriyet yazısı bulunan CD - 1 (Adet) (2) rakamı ile numaralandırılan “DIAMOND” marka CD - (1) Adet (6) rakamı ile numaralandırılan “DIAMOND” marka CD - (1) Adet (7) rakamı ile numaralandırılan “DIAMOND” marka CD - (1) Adet (8) rakamı ile numaralandırılan “DIAMOND” marka CD  - (1) Adet (9) rakamı ile numaralandırılan “PRINCO” marka CD - (1) Adet (10) rakamı ile numaralandırılan “PRINCO” marka CD - (1) Adet (11) rakamı ile numaralandırılan “MEMOREY” marka DVD - (1) Adet (12) rakamı ile numaralandırılan “DIAMOND” marka DVD - (1) Adet (13) rakamı ile numaralandırılan üzerinde “M-1” yazısı bulunan “DIAMOND” marka DVD - (1) Adet (14) rakamı ile numaralandırılan üzerinde “2” rakamı bulunan “DIAMOND” marka DVD,

 (2) sayfa, Gündem Mustafa BALBAY ibaresi ile başlayan sosyalist enternasyonal “F-21” olmaz mı ibaresi ile biten bilgisayar çıktısı doküman,

(1) sayfa, Gündem Mustafa BALBAY Azerbaycan seçimleri ibaresi ile başlayan “olumlu sonuçlar vermedi” ibaresi ile biten doküman,

(1) sayfa, “Bugün için en önemli durum” ibaresi ile başlayan “bu çerçevelerden bakması gerekiyordu”  ibaresi ile biten doküman,

(1) sayfa, Vatansever Kuvvetler Güç Birliği yazısı ve logosu bulunan kâğıt üzerine mavi tükenmez kalemle yazılmış not,

(5) sayfa, 4 nolu yazıdaki sayfaya tel zımba ile zımbalanmış ilk sayfasında “Taner ÜNAL 50 yaşında”  ibaresi ile başlayan “emperyalizmin zincirleri kırılacaktır” ibaresi ile biten bilgisayar çıktısı doküman,

(7) sayfa, ilk sayfasında “ Cumhuriyet, Türkiye’ye yönelik bölgesel çıkar” ibaresi ile başlayan “”bu ülkelerin yasalarına uyması prensibinin altı çiziliyor” ibaresi ile biten bilgisayar çıktısı doküman,

(27) sayfa, ilk sayfasında “ Milli güvenlik siyaset belgesi 2005 (taslak) ” yazılı gizli başlıklı üzerinde 063011 gizlilik kaşe numarası basılı T.C. Başbakanlık’a ait gizlilik dereceli doküman,

Cumhuriyet Gazetesi Ankara Bürosunda yapılan aramada elde edilen: 

1 Sayfa “A.N.S.” ibaresi ile başlayan dokümanın yapılan incelemesinde:

Muhammet A. (0 372 532 ……., 0 535 …….) tarafından CHP yönetimine teslim edilmesini istediği 36 şahsın isimlerinin yazılı olduğu ve bu listenin 1-A.N.S. ile başladığı devamında 11-Sinan AYGÜN 15-Turan ÇÖMEZ 18- Doğu PERİNÇEK 22-Emin GÜRSES 23- Erol MÜTERCİMLER 30- Mustafa BALBAY 36-Fikret B. şeklinde sona erdiği anlaşılmıştır. 

7 sayfa “Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesinin 2007/6130 Tek. Tak. Kararı” ibaresi ile başlayan dokümanın yapılan incelemesinde:

5-6-7. Sayfalarda: Gizli ibareli Telekomünikasyon Kurumu Başkanlığının 15.11.2007 tarih ve 2007/254428 sayılı Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesine Jandarma Genel Komutanlığı ve Telekomünikasyon Kurumu Başkanlığı arasındaki iletişim tespiti ile alakalı anlaşmazlığa dair itiraz dilekçesi olduğu anlaşılmıştır.

12 Sayfa Gizli ibareli dokümanın yapılan incelemesinde: Gizli ibareli 01 Ocak–31 Aralık 2004 tarihli Toplama Vasıtaları İstihbarat İstekleri Dağıtım Formu ve 2. Zırhlı Tugay Komutanlığının 6 Şubat 2004 Gün ve Gizli ibareli İsth: 3500–01–04/… Sayılı yazıları (doküman EK-a ve EK-B şeklinde belirtilen dokümanlardan oluşmaktadır) olduğu anlaşılmıştır. 

18 Sayfa “Hizmete Özel” ibaresi ile başlayan dokümanın yapılan incelemesinde:

HİZMETE ÖZEL ibareli 25 Şubat 2004 tarihli Genel Kurmay Başkanlığının Gnp.P.P: 3491-78-04/And.D (Tet) (4.3) yazıları olduğu anlaşılmıştır.

12 Sayfa Gizli TC İçişleri Bakanlığı ibaresi ile başlayan dokümanın yapılan incelemesinde:

Abdulkadir AKSU, İçişleri Bakanı imzalı Gizli ibareli Toplumla İlişkiler Daire Başkanlığı ve İl Toplumla İlişkiler Bürosu Kuruluş Görev ve Çalışma Yönergesinin içerir doküman olduğu anlaşılmıştır. 

31 Sayfa “PKK/KONGRAGEL” ibaresi ile başlayan dokümanın yapılan incelemesinde: TSK’ ya ait bir dokümanın Eki veya kendisi olarak değerlendirilen PKK KONGRAGEL örgütünün faaliyetlerini anlatır ve sayfalarda 031335 şeklinde numaratör ile numaralanmış doküman olduğu anlaşılmıştır.

1 Sayfa “Türkiyem Topluluğu” ibareli dokümanın yapılan incelemesinde: Türkiyem Topluluğunun İstanbul Buluşması, 10 Haziran 2006 Kadırga Kültür Merkezinde yapılacak bir program davetiyesi olduğu aynı zamanda Şüphelinin Mustafa ÖZBEK liderliğinde oluşturulan Türkiyem TOPLULUĞU ile örgütsel ilişkisinin bulunduğu anlaşılmıştır. 

66 Sayfa “İçişleri Bakanlığına” ibareli dokümanın yapılan incelemesinde: 11-13. sayfalarda: İstanbul Emniyet Müdürlüğünün Adil Serdar SAÇAN imzalı 16.07.2001 tarih ve 2001/585 sayılı Çok Gizli ibareli yazısı ve İstanbul Emniyet Müdürlüğünün Adil Serdar SAÇAN imzalı 22.07.2002 tarih ve 2002/145-1 sayılı yazısı olduğu anlaşılmıştır. 

52 Sayfa “Kadek Terör Örgütü (PTÖ)” ibareli dokümanın yapılan incelemesinde: 1-41 Sayfalar arası: TSK’ ya ait bir dokümanın eki veya kendisi olarak değerlendirilen PKK KONGRAGEL örgütünün faaliyetlerini anlatır ve bazı sayfalarda 030574 şeklinde numaratör ile numaralanmış doküman olduğu,  

42-46 Sayfalarda: Tasnif Dışı İbareli el yazması 31 005 Ocak 2004 ibaresi bulunan Medya için Temel Kurallar (U) metni olduğu, 

47-52 sayfalarda: 22.05.2003 tarihli Gizli Kişiye Özel Günlüdür ibareli İçişleri Bakanı Abdulkadir AKSU imzalı 227 sayılı yazısı ve Abdulkadir AKSU İçişleri Bakanı imzalı Gizli ibareli Toplumla İlişkiler Daire Başkanlığı ve İl Toplumla İlişkiler Bürosu Kuruluş Görev ve Çalışma Yönergesinin içerir doküman olduğu anlaşılmıştır

55 Sayfa “Gizli” ibareli doküman yapılan incelemesinde: Çok Gizli ibareli Susurluk Raporu olarak bilinen rapor olduğu anlaşılmıştır.

Mustafa BALBAY yazılı 2005 tarihli siyah ajandanın yapılan incelemesinde: 4 Mart Cuma Sayfasında: Kenan T…anlattı gene bir merkez sağ operasyonunun hazırlanması daha kolay AKP ye giden Merkez sağdakiler gelebilir bu oluşuma bizim kırmızı çizgimiz Misak-ı Milli, 11 Mart Sayfasında: Emre tasmayı geçirmiş İlhan SELÇUK’ a dolaştırıyor fino köpeği gibi 19 Nisan Sayfasında: 2-Hurşit Paşa ne yapar… 20 Mayıs Sayfasında: Tolon’ un Genelkurmay başkanlığı zor adeta tasfiye hareketi çok tedirginlik var. 4 Ağustos Sayfasında: cemaat eğitim kurumları Cemil (veya Cevat) Ö……, A…. P., K…. G…., O…. G…. bunlar tarikatçı 27 Eylül Sayfasında: İ S / bugün Tuncay Geldi. Çok Bilgi aktardı. Ona telefon et bahsetti ise 40 kişilik grup Tayyip’ in işi biter şu anda Alev, Ertan ve Akın oturuyoruz şeklinde ibarelerin geçtiği anlaşılmıştır. 

Şüpheli bu notlarla alakalı olarak şüpheli Tuncay ÖZKAN’ ın geçmiş tarihte şüpheli İlhan SELÇUK’un da gelerek AKP’ den 40’ a yakın milletvekilinin ayrılacağını söylediğini,  Şüpheli İlhan SELÇUK’un da siyasi gelişmeler babında bunu kendisine ilettiğini, kendisinin de not tuttuğunu, notta geçen Tuncay’ ın Tuncay ÖZKAN olduğunu beyan ettiği gibi bu partilerin bölünmesi çalışmalarının Cumhuriyet Çalışma Grubunun bir illegal faaliyeti olduğu anlaşılmaktadır.

1 sayfa “Vatansever Kuvvetler Güç Birliği yazısı ve logosu” ibaresi ile başlayan dokümanın en üstünde Vatansever Kuvvetler Güç Birliği yazısı ve logosunun bulunduğu altında alt kısmında el yazması anlaşılamayan 7 satır kısa yazılar,

5 sayfa 4 nolu dokümana zımbalanmış “Taner Ünal 50 yaşında” ibaresi ile başlayan Taner Ünal isimli şahsın kısa olarak özgeçmişinin anlatıldığı, devamında Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneğinin Kuruluş amacı ve misyonunun belirtildiği devamında; Şu anda ki durumu bölümünde: “Toplam 105 Şube, 600 bin üyesi bulunuyor. Necdet S., Vural S.; Erol M., Hasan K. destek verenlerden bazıları. Şube kurucuları yoğun olarak MHP, emekli polis ve askerlerden oluşuyor. Mersin şubesi başkanı emekli emniyet müdürü” şeklinde olduğu devam eden sayfalarda Taner Ünal’ın Tempo dergisinde çıkan 12.10.2005 tarihli röportaj metninin bulunduğu tespit edilmiştir. 

7 sayfa “Cumhuriyet Türkiye’ye yönelik bölgesel çıkar” ibaresi ile başlayan doküman Şüphelinin İsminin bulunduğu ve “Cumhuriyet, kamuoyuna çok az bir bölümü yansıyan Milli Güvenlik Siyaset Belge’sinin (MGSB) tümüne ulaştı’ ibaresi ile bu belge ile alakalı haber yazısı olduğu,  “Mili Güvenlik Siyaset Belgesi 2005 Taslak” ibaresi ile başlayan doküman; Gizli ibareli TC Başbakanlık Mili Güvenlik Siyaset Belgesi 2005 (Taslak) Kopya No: 11 ibareli belge olduğu, belgenin her sayfasının numaratör ile 063011 numarası ile numaralı doküman olduğu; 

Çorum Belediyesi 2006 Ajanda içeriğinde okunamayacak şekilde el yazması yazılar olduğu, 

“4 Mart sayfasında: Kesinlikle AGül CB olmayacak, 

1 Nisan sayfasında: Ergun Poyraz…

25 Nisan Sayfasında: Veli bey……tutuklandı…..

6 Temmuz sayfasında: Ergun çok kıyak bir adamdır

16 aralık sayfasında: ergun poyraz………” şeklinde okunan el yazması yazılar görülmüştür. 

“Atadüşünce” isimli sunu dosyası içerisinde Cumhurbaşkanı, Başbakan, Bakanlar Milletvekilleri ve Danışmanlar hakkında iddiaların yer aldığı doküman ve F.Prof.Dr. Nurullah A. (Eski Savcı-Hâkim) in yazmış olduğu Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığına Nuri O. ya hitaben yazılmış 2 Nisan 2007 tarihli dilekçeler ve Başbakan Recep Tayyib Erdoğan ve AKP hakkında çeşitli iddiaların yer aldığı fezleke, 

21 Nolu Cd içerisinde AKP İddia çalış ve R.T. ERDOĞAN Belediye dava isimli iki adet word belgeli olduğu; AKP İddia  çalış isimli word belgesi içerisinde yapılan incelemede tespit edilmiştir. 

Nurullah A. öğretim görevlisi ve eski hâkim olduğu, AKP’nin icraatlarını kendisine göre derlediği bir CD içerisine kopyalayarak kendisine getirdiğini, bunları bir dilekçe ile Yargıtay Başsavcılığına gönderildiğinin anlaşıldığını, kendisinin CD’yi aldığını ancak bu CD ve içeriği yanılmıyorsa 1 gün sonra Tercüman gazetesinde manşetten haber yapıldığını, bu şekilde ilgilinin CD’yi Tercüman Gazetesine de götürdüğünü anladığını, 

1 adet flas_canon_128 mb flash belleğin alınan imajında yapılan incelemede; “14.10.2007.doc” isimli Word belgesinde, TBMM tarafından alınan Sınırötesi Operasyon kararı sonrası Genel Kurmay Harekat Başkanlığı tarafından yapılan toplantının ve alınan kararın belirtildiği 2 sayfa doküman,

“dış isth.pdf” isimli pdf dosyasında 1 sayfa İrticai  Unsur ve Risk  Unsurları Aylık  Faaliyet Raporu (Ağustos 2007) olduğu görülmüştür.

“Dış tehdit. pdf”  isimli pdf dosyasında; ülke bilgi notları takdimi başlıklı ve gizli ibareli doküman ve

“Eylem Planı Metni.doc”  isimli Word belgesi içerisinde aşağı şekilde başlayıp sona eren 7 sayfa hazırlanmış doküman olduğu görülmüştür.

1. VAZİFE: Türk Silahlı Kuvvetlerini yıpratma çabalarını etkisiz kılmak ve halkla bütünleşmesini geliştirmek, cumhuriyetin temel değerlerine yapılan saldırılara karşı tedbir almaktır.

2. DURUM: 

a.
Ekonomik istikrar senaryoları, merkez sağdaki siyasi boşluk, muhalefetin bölünmüş olması ve yetersiz kalması, tarikat ve çeşitli dış desteklerin de katkısı ile mevcut iktidar genel seçimlerden başarı ile çıkmıştır.

…..

d. 
Kullanılacak İletişim Araçları:

TSK’yi yıpratma gayretlerini etkisiz kılmak, orduya duyulan güveni ve sevgiyi artırmak, TSK’ nın halkla bütünleşmesini geliştirmek maksadıyla hazırlanacak ürünlerin uygun iletişim vasıtaları kullanılarak etkin bir şekilde kamuoyuna yansıtılması sağlanacaktır. Bu kapsamda kullanılacak iletişim araçları:

(1)
Medya: Ulusal ve yerel TV kanalları, radyolar, gazete ve dergiler, İnternet siteleri, haber ajansları.

(2)
Halkla iletişim kanalları: Millî güvenlik dersleri, Mehmetçik dershaneleri, TGDF, eğitim yılı açılış törenleri, yemin törenleri, millî ve dini günlerde yapılan törenler, eğitim ve tatbikatlar.

(3)
Diğer iletişim kanalları: Çizgi film, dizi film ve film, bilgisayar oyunları, sosyal yardımlar,”

“ MIT Raporu. doc”  isimli Word belgesi içerisinde aşağıdaki şekilde 2 sayfa olarak hazırlanmış doküman olduğu görülmüştür. 

Dijital İncelemeler:


CASPER marka dizüstü bilgisayar içerisinden çıkan WESTERN DIGITAL marka, seri numarası WMAM9EF31256 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede;


“GUVEN.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;


“Güven E. ile 30 Mayıs 1998'de Nenehatun caddesi üzerindeki Washington restoran'da öğle yemeği..

Önce boğazlar konusunu konuştuk. E., bürokratik yapı dökülüyor' dedi, devam etti 

Bizim askeri bürokraside bir gelenek vardır. Bir kişiye diyelim ki, tüzük hazırlama görevi mi verilecek, çağırırsın. Adama, bu görev senin bir ay içinde yapacaksın dersin. Oda başka görev vermezsin. Bir ayda tamamlar getirir. Burada öyle değil. Hala 1918 yılında Almanların İstanbul Boğazı'nda yaptığı ölçümlerle iş yapılıyor. 1940'larda Amerikalılar da yapmış ama, onlar da Almanlarınkini kullanıyor. Boğazda kazaların gündüz mü gece mi olduğunu sordum. Bunu bile getiremediler.'

Bayan Çiller bize geldi. Heyecanlı, hemen çok şeyler yapmak istiyor, havasında. Biz durumu anlattık. O kayalıkların Türkiye'ye ait olduğunu ortaya koyacak belge yok. Ege'de böyle yüzlerce adacık kayalık var. Ben durumu izah ettim

-Eğer bir çatışma olursa, büyür, savaş çıkar. Ve biz şu an buna hazır değiliz...Bayan Çiller hemen heyecanlandı, ayağa kalktı... Merak etmeyin onlar da hazır değil, dedim..


28 ŞUBAT SÜRECİ

Ağustostaki MGK'da konuyu ilk kez gündeme getirdim. REFAHYOL'la birlikte birden değişiklikler başladı. RP'nin söylemi değişti. Bu durumu MGK'da tartışalım dedim, pek dikkate alınmadı..Sonra ben aralıkta tekrar gündeme getirdim. Bu sefer cumhurbaşkanı alırız gibi bir ortam yarattı... Sonra ocakta Cumhurbaşkanına brifing verildi. Ben orada bulunmadım. Ama biliyorum tabii... Konuşulanları falan... Ardından cumhurbaşkanı mektuplar yazdı..

CA- Peki benim netleştirmeye çalıştığım bir şey var. Bu süreçte sanki Cumhurbaşkanı baş rolü oynamış havası veriliyor... Böyle mi sahiden  

GE- Bu bir tim oyunu, takım oyunudur... Tabii Türk Silahlı Kuvvetleri bunu ortaya koydu... Sonrası malum..  

CA- Hayır cumhurbaşkanı böyle bir hava vermek istiyor..  

GE- Ben emekli olunca bir yemek verdim. Oraya Sedat'ı da çağırdım. O sırada dizisi devam ediyordu. Yemekte Cumhurbaşkanı arıyor dediler. Başka odaya gitti. Dönüşte, cumhurbaşkanının, Beni biraz geri plana itmişsin, biraz öne çıkar' dediğini söyledi..  

CA- Ama efendim, bütün bunların açıklığa kavuşması gerekli. Eğer kavuşmazsa, tarihe bunlar geçer. Yıllar sonra bu konular gündeme geldiğinde gazeteler açılır, bunlar okunur...  

GE- Haklısınız... Ben Sabah gazetesinde çıkan yazıdan sonra Genelkurmay'a gittim. Bir açıklama yapmak gerekir dedim. Yapmayacaksanız ben kendi göbeğimi kesiyorum dedim..  

CA- Şimdi Sabah gazetesindeki dizideki bilgilerden mantık yürütürüsek...Darbenin başı Demirel oluyor... Doğru mu değil mi?  

GE- Evet..  

CA- Peki Gölcük'te ne konuştunuz, böyle bir şey gündeme geldi mi  

GE- Kesinlikle gelmedi. Gölcük bizim her yıl yaptığımız harp oyunları öncesi toplantımız, gelenektir..  

CA- İstanbul'da aile sohbetinden söz ediliyor..  

GE- Ben istanbul'da çok az aile ziyaretim olur. Biri işte Orhan K.'nın devreye girmesiyle oldu. Ama orada böyle şey konuşmadık. Orada olacak şey mi 

CA- Efendim tekrar ediyorum... Eğer bu dönem açıkça yazılmazsa ileride şimdi gazete sayfasında yazılı olanlar konuşulacak... Yavuz Donat'a anlattıklarınız da bunu karşılamaz..  

GE- Yok yok zaten o öyle açıklama gibi olmadı. Ben emekliye ayrılınca tatile gittim. Orada da araya Orhan K. girdi. Dedi ki, Yavuz bey bir kahvenizi içmek istiyor. Lütfen için... Kırmadım. Çocuğuyla geldi, tanıştırdı... Kahve içtik... Sohbet ettik. Ama yazması için konuşmadık. Yavuz bey çok ayıp etti. Hatta aradım, söyledim. Bu kötü oldu, çirkin oldu dedim..  

MB- 28 Şubatın üzerinden bir yılı aşkın süre geçti, yeni hükümet iş başında...Sizde bunalım atlatıldı mı  

GE- Hayır, atlatılmadı, devam ediyor... Bununla daha uzun süre uğraşırız”

“9TEMM.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“10 Temmuz günü Cumhurbaşkanlığı Köşkü'nde Gelibolu Yarımadası Barış Parkı Projesini kazananlara ödül verme töreni-kokteyli..  

Tören sonrası Demirel, Ankara'nın güzelleştirilmesi gerektiğini, Ulus'un ötesindeki büyük alana birşeyler yapılmasının kaçınılmaz olduğunu anlattı. Kara Kuvvetleri Komutanı K. beraberinde üç yüksek rütbeli subayla törene katıldı.

Sedat E. ile birlikte K.'yla konuştuk. Sorular ve yanıtları  

Soru: Hakkınızda değişik spekülasyonlar yapılıyor..  

Yanıt:(Daha ben tümceyi bitirmeden) Saçmalıyorlar..  

S: Saçma diyorsunuz..  

Y: Hem de nasıl saçma... Hiç alakası yok. Bu Refahlıların hiçbiriyle ne temasım vardır ne tanırım. Göreceksiniz..  

S: Neden bunlar çıkarılıyor  

Y: Ben ne zaman yükselecek olsam bu çıkarıldı. Birinci ordu komutanıyken yaptılar. Tutmadı... Şimdi genelkurmay başkanlığı sırasında yapıyorlar, tutmayacak. Benim bunlarla hiç alakam olmadığı gibi, Milli Güvenlik Kurulu'nda bu konuları en çok dile getiren de benim. Bu Fethullah'la en çok uğraşanlardanım. İlerde MGK kayıtları açıklanırsa siz de göreceksiniz... Ordudan son atılanlarda bakın en çok karacı. Hiç müsamaha etmedim. Durum kesinleştikten sonra gözlerinin yaşına bakmıyoruz..  

S: Yabancı basının da sizin için yazdığı ilginçti..

Y: Onu işte Cüneyt bey gayet güzel yorumladı..

S: Atıyorsunuz ama hala orduya sızma emellerinden vazgeçmiyorlar. Bunu yapmayın diye kulaklarına fısıldatamaz mısınız  

Y: Onu nasıl yaparsın ki... Sonra, zaten adam reddediyor. Biz birini takibe alınca iki-üç yılda karar veriyoruz. Önce uyarıyoruz. Dönen oluyor. Ama bazıları kesseniz dönmem, ben böyle düşünüyorum diyor. Onu ne yapacaksınız..  

S: İrticayı birinci tehdit olarak ısrarla söylüyorsunuz..  

Y: Görünmüyor mu? Baksanıza olup bitene, İstanbul belediye başkanına..  

S:Mali kaynakları da çok güçlü..  

Y: Yılda 15 milyar dolar para harcanıyor bunun için. Beş milyar gecekondulara, beş milyar seçim zamanında, beş milyar propaganda çalışmalarına. Müthiş bir ekonomik güçleri de oldu..  

S: Bunun kaynağı konusunda netlik yok..  

Y: Çoğu yurt dışı. Almanya-Milli Görüş vakfı... İran, Suudi Arabistan... Şeriat için tüm dünyada 80 milyar dolar para harcanıyor. Bize düşen bu kadar..  

S: Hükümeti bu konuda kararlı buluyor munuz   

Y: Orada tabii Meclis diyorlar. Yasaların meclis'ten geçmesi lazım diyorlar ama, yasa olmadan da idarenin kararıyla yapılabilecek şeyler var. Bunlar yapılabilir. Sonra yargıda yapılabilecek şeyler var. Yargı aşaması olabilir. Ama her ikisi de çok yavaş işliyor, ne yazık ki..

S: Genelkurmay başkanının son açıklaması, askerlerin genel kararlılığını gösteriyordu. İrticayla mücadelenin kararlılıkla süreceği izlenimi vardı..  

Y: O konuda hiçbir taviz olmaz. İşte soru işareti yaratmaya çabalamalarının nedeni de bu zaten. Bir bölme, kafaları karıştırma olabilir mi diyorlar. Mesela, Cüneyt bey... Geçenlerde durumu yazıyor. Kılıç'dan söz ediyor, yemin ettik dedi diyor. D.'ndan söz ediyor kararlı diyor. Bana, K. bile diye sözü giriyor. Niye bile diyor ki..  

S: O bir anlatım bütünlüğü içinde öyle gelmiştir, Cüneyt abinin değerlendirmelerini biliyorsunuz..  

Y: Biliyorum, bilmez miyim... Zaten o yüzden neden bile kelimesini kullandı diye düşünüyorum..  

S: O zaman Cüneyt abiyle birlikte sizin bir kahvenizi içelim.. 

Y: (Gülerek) Şimdi olmaz, ama sonra yaparız..  

S: Kıbrıs ısınıyor... Şöyle bir senaryo var... Yunanistan'la aramızda kontrollü bir savaş olacak. Türkiye savaşı çıkaran ülke olarak dışlanacak... Ordu da yıpratılmış olacak, içerideki itibarı sarsılacak..  

Y: Öyle senaryolar yapılıyor. Bu yolla bizi AB'nin tümüyle dışında tutmak, AB'ye girişin tartışma konusu bile olmamasını sağlamak istiyorlar. Ama, Yunanistan bizimle savaşa tutuşamayacağını biliyor. Özellikle yunan genelkurmayı bunu çok iyi biliyor  

S: İçerde ordu yıpratılırsa bu irticacılara yarar deniyor..  

Y: Doğru ama yapamazlar... Türkiye irticayı yenecek...  

S: Kişisel olarak da çok kararlısınız..  

Y: Türkiye için... Bakın ben bunların arasında hiç bulunmadığım gibi... Şimdi bu söylenmez gerek de yok ama... Ben en son camiye ne zaman gittiğimi hatırlamıyorum. Gitmem de...”

“12ARA.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“10 Aralık Perşembe günü saat 10.00'da Kara Kuvvetleri Komutanlığı Kurmay Başkanı  

Orgeneral Necdet T. telefon etti

-Bugün öğleyin yemek yesek, sizin de durumunuz uygunsa. Bizim komutan (KKK Org. Atilla A.) dışarıda. Benim için uygun bir gün..tamam' dedim..  

Saat 12.15'te KKK Dış girişinden beni özel araçla aldılar, komutana gittik. Önce odasında 15 dakika sohbet ettik..

Odada Timur'un anlattıklarından satır başları  

-Son ABD gezimde yeni çıkan kitaplar var mı diye baktım. Görev suistimali' diye bir kitap çıkmış. Aldım. Burada tercüme ettirdim. ABD'de yöneticilerin yaptığı görev suiistimallerinden söz ediyor. Çok ilginç bir kitap. Örneğin ABD yönetimi zaman zaman askeri stratejileri politik olarak değiştirmiş. Bunların görev suistimali olduğu anlatılıyor. Yani bir yönetici yanlış yönlendirmişse bu da suistimaldir..  

-Türkiye'de yönetime bakıyorum büyük görev suistimalleri var. Siyasiler ne yazık ki Türkiye'nin hedeflerinden, iç-dış tehditlerin boyutlarından haberdar değiller. Aslında her yeni hükümetin MGK Genel Sekreterliğine başvurup bu konuda brifing alması gerekiyor. Ama son dönem hükümetleri almadılar.  

-Bir de Türkiye'de bakanlar konusunun uzmanı değil. Adam, Sağlık Bakanlığı yapıyor sonra Milli Savunma Bakanı oluyor. Yani işi bilen kişiler o görevlere getirilmiyor

-Paris'teki çalkantılı dönem... Cumhuriyetlerin biri yıkılıyor, öteki kuruluyor. Hani var ya birinci cumhuriyet ikinci cumhuriyet... Bu süre içinde, Paris'te metro işliyor, sular akıyor, çöpler toplanıyor... Bir yabancı soruyor, yahu, hükümetler gidip geliyor, rejimde sarsıntı oluyor. Ama devlet sapasağlam işliyor. Bu nasıl oluyor'... şu yanıtı vermişler: Fransa'yı Müsteşarlar yönetir.' Müsteşarlık o kadar önemli makam. Ama bizde onun da dejenere olmasına neden oldular..

12.30'da yemeğe geçtik... Yemek, KKK içinde Sosyal Hizmetler tesislerindeydi. İki büyük salon var. Birinin adı Kızılırmak, ötekinin Yeşilırmak... Yemeği Kızılırmak salonunda yedik. Yerde kırmızı halı... 5-6 masa var. Sadece generallerin yemek yediği bölümmüş... İki masa doluydu. Girişin solundaki masada iki kişi oturuyordu. Biri sivil, biri general... Timur paşayla selamlaştılar. Timur paşa sivil olan kişiyi şöyle tanıttı: Eski Tuslog komutanıydı. Şimdi bir silah firmasının temsilcisi olmuş! Bir de Türk-Amerikan İş Konseyi Başkanlığı yapıyor..

Yemekte önce sosyal tesislerden, havadan sudan söz ettik. Konuyu ben açıp, Türkiye'yi nasıl görüyorsunuz' diye sordum... 13.45'e kadar sohbet ettik

Konu başlıklarıyla konuştuklarımız  

-Mesut YILMAZ'a gümüş tepside başbakanlık verdik... Kullanamadı. Planlar bu yüzden tam yürümedi..  

-Baykal'ın ne yapmak istediğini tam olarak kestiremiyorum  

-Geniş tabanlı hükümet diyorlar. Böyle bir hükümet kurulursa bu, devlet olanaklarının dört koldan talanı demektir. Her parti kendine göre seçim propagandası için devleti kullanacak. Bu felaket olur.  

-Üstelik böyle bir hükümet, seçimden sonra da bir iki ay daha yürürlükte olacak  

-Partilere bakıyoruz, çoğunda muhatap olunacak kişi yok. Örneğin DYP, kiminle muhatap olursun ki

-Nasıl bir hükümet kurulacak öngörmek güç. Düşürülmesi zamanlama olarak pek uygun değildi...

Seçim  

-Bu koşullarda seçim hiçbir şeyi değiştirmez. Aynı istikrarsızlık olur. Ben daha kötüsünden endişe ediyorum  

-Fazilet Partisi tekrar iktidar olur mu? Ona tekrar hükümet verilir mi? Verilmez. Bu mümkün mü? olmaz..

-İşte hükümet işlevini yerine getiremedi. Yılmaz'la olmadı... Yapabilseydi, FP'nin oylarını eritebilirdi... olmadı..

-Seçimlerin mutlaka iki turlu olması gerekiyor. En azından yerel seçimlerin iki turlu olması şart. Bizde yüzde 20 ile iktidar olunuyor. Öteki ülkelerde yüzde 15-20 marjinal partilerin aldığı oy bu olur mu?

-Seçim yasasında bu barajın da düşünülmesi lazım. Tartışılsın, yüzde 10'da kalmalı mı yüzde 5'lere inmeli mi? tartışmak gerekiyor.

-Siyasi Partiler yasasında değişiklik şart. Milletvekili adayları Genel Başkanların iki dudağı arasında olmamalı. Bunu mutlaka değiştirmek gerekiyor. Mutlaka.

-Korkarım yine mecbur olacağız... Türk Silahlı Kuvvetlerinin görevleri arasında iç güvenlik de var.

Öcalan-PKK

-Herkes soruyor, Suriye'ye neden 14 yıl sonra şimdi baskı yaptık diye. En uygun zamandı. Biz kendi aramızda tarttık. Suriye'nin en zayıf zamanı. Attila Paşa gitti sınırda konuştu. Suriye, İsrail sınırındaki bir tek tankını bile oynatamadı. Çok zor durumdalar. Bir daha bu kadar zayıf yakalayamayız diye düşündük.

-Orada bir şey yapmak gerekiyordu. Suriye'ye Öcalan'ı oradan at yerine, bize ver diye bastırmak gerekiyordu belki... Bunu şimdi İtalya olayıyla anlıyorum

-Siviller bize yardımcı olmuyor. Suriye'yle görüşmeler devam ediyor. Sadece askerli kanadı iyi işliyor. dışişleri düzensiz..

-Avrupa Türkiye'ye ilişkin emellerinden vazgeçmiş değil. Yani Sevr düşüncesi devam ediyor. Bu hareketler onun parçası

-İtalya Dışişleri Bakanı dini, oraya buraya gidiyor. Zor durumdalar, hata yaptılar, düzeltmeye çalışıyor. Bizim Dışişleri Bakanı ortada yok. Sosyalist enternasyonal toplantısı oluyor. Baykal gitmiyor, İnönü'yü gönderiyor. Kendisi gidip, iktidardaki sol partilerle kulis yapsa ya..” 

“TIMUR.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“Kara Kuvvetleri Komutanlığı Kurmay Başkanı Org. Necdet T. ile 19 mart 1999  cuma günkü öğle yemeği..

Makamda buluşmadan sonra hemen yemek salonuna geçiş... Yolda ilk tümce  

-Bugünkü yazılarda bizi biraz eleştirmişsiniz. Hafif... ama doğru..

Özel odada başbaşa yemek... (bir önceki yemek, genereller bölümündeydi

Öcalan Konusu

Sorguyu yapan DGM savcıları işi bilmiyor. O ifadeler adamın ileride kendini savunmak için kullanacağı değerlendirmelerle dolu. 15 yıllık geçmişi yansıtmıyor... Daha derin ifade almak gerekirdi. Nitekim, dün avukatlarının yaptığı açıklamadan ne yapacakları anlaşıldı. Barış istiyoruz diyecek, oraya oturtacak. Yaptığı her konuşma kaydediliyor. Kendi kendine mırıldanmaları bile. Erbakan'a yazdığı mektupları istemiş avukatlarından. Yeni mektuplar yazacakmış. Ecevit'e yazacağım demiş. Cumhuriyet'e yazacağım demiş. Gazete olarak size yazacakmış. İfadelerin basına yansıması hoş olmadı. Bize ulaşan bilgi şu: Savcılardan polisler istemiş. Onlar da beş milyar liraya Hürriyet'e satmış.

DGM  

Biz askeri üyelerin göreve devam etmesinden yanayız. Askeri üye lazım. Başkan sivil oluyor. Asker ikinci adam. bir de DGM kararı Yargıtay'a gidiyor. Orada sivil üyeler var. Asker yok. Geçen gün Erzurum DGM'nin asker üyesiyle konuşuyorum, DGM'ye başkanlık ediyormuş. Olamaz dedim. Oluyor dedi. Ne zaman idam cezasının verileceği karar olsa, başkanla öteki sivil üye istirahat alıyormuş. Asker üye başkanlık etmek zorunda kalıyormuş. Anadolu'da böyle. Siviller can güvenliği nedeniyle endişe ediyorlar. Devlet güvenliğiyle ilgili suçlar ayrı bir ihtisas ister. Bunu biz de başta bilmiyorduk. Zamanla asker hukukçular uzmanlaştı. Avrupa Mahkemesinde bizim DGM'ler aleyhindeki karar 8'e karşı 11 oyla alındı. İkna edilebilir bir durum. Önemli bir husus da şu. Diyelim ki asker üyeyi kaldırdık, bu kez önceki yargılamaların tümü tartışma konusu olacak. Hüküm giyenler itiraz edecek. Yeniden yargılanma isteyecek. Başa çıkamayız

K.'nın demeci

Bizim komutan Diyarbakır'dan çok bozuk döndü. (KKK Attila ATEŞ) eğitim elbisesiyle komutana çıktı. Durumu anlattı. Komutan başlangıçta açıklama yapmaktan yana değildi. Ama alttan baskı vardı. Ateş paşa durumu anlattı. Hatta bana dedi ki, bir tören bul. Hemen buluruz dedim. Zırhlı birliklerde yemin töreni vardı. Orada olabilirdi. Ancak Kıvrıkoğlu paşa karar verdi. Şekli de kendisi belirledi. Zannediyorum bir daha o şekilde olmayacak.

Seçim   

Türkiye'nin birinci ihtiyacı istikrar. Bu olmazsa biz PKK ile irtica ile mücadele edemeyiz. Çevremizde güvenliği sağlayalamız. Mesela, Öcalan ifadesinde Almanya'dan sonra en büyük üslerinin Romanya'da olduğunu söylüyor. Ama Romanya kacak güreşiyor. Bunları halletmenin yolu güçlü hükümetler, istikrarlı yönetimler. Seçimden sonra DSP-ANAP görünüyor. Bu Türkiye'yi rahatlatır. Eğer Refahyol benzeri durum olursa, bize iş düşer.

Ecevit  

Bu dönemde önemli bir şans oldu. İyi bir performans gösterdi. Ama derin devam eden ince hastalığı sorun... Bir de Gülen zaafı... DSP'de kimi adaylar var, Gülen sempatizanı. O konuda bir saplantı içinde. Ilımlı islam diyor. Bunlar iyi bir köprü olur diyor. Bir bu görüşü var. Bir de, biraz ödün verip oy almak istiyor olmalı. ama, daha geçen gün İzmir'de ortaya çıkarıldı. Maltepe Askeri Lisesinden beş öğrenci bunların yurtlarında yetiştiriliyormuş. MİT yakaladı. Fotoğraflarını çekti. Biz bu kadar kararlı olduğumuzu söylüyoruz, adamlar hala uğraşıyorlar

Çiller  

Fazilet'ten daha tehlikeli. Siyasetten mutlaka silinmesi lazım. Çevresinde daha önce devlette hizmet vermiş insanlar var. Şaşıyorum. Demek ki onlar zamanında devletin o makamlarına kimilerinin desteğiyle gelmişler

Hikmet Çetin  

Komutan onunla yemek yemeyi planlıyordu. Davet edelim dedik. Meclis'in toplanması gündeme geldi. Tavrına şaşırdık. Komutan kızdı. Yemeği iptal edelim dedi. Biz de durumu uygun dille bildirdik. Hemen beni aradı. Ben de yemek için üzüldüğümü söyledim. Bazen program yoğun oluyor dedim. O da sadece hal hatır için aradığını söyledi. Haklı olduğunu kanıtlamak için anayasa profesörlerinden aldığı görüşleri toparlamış. Size de gönderiyim dedi. Gönderdi.

Demirel  

Ne yapmak istiyor anlayabilmiş değiliz. Son manevrasında bir planı vardı. Sanıyorum, bu meclis'in devamını sağlamak sonra 2000'de bir plan yapmak vardı kafasında. Yücel SEÇKİNER aradı. Ona göre, seçimi 2000'e alıp, kuracağı partinin başına geçip, seçimlere girme planı vardı. Çankaya'yla aramızda senkron yok. Olmuyor. Dün dündür bugün bugündür politikasından vazgeçmiş değil. Bakıyorsunuz değişmiş.

Saddam  

Hep söylüyoruz, Türkiye'nin bölgedeki sorunları çözmesi için içeride güçlü bir devletin olması gerekiyor. Tarık AZİZ birkaç ay önce bir demeç verdi. Hala o demeci unutamıyorum. Adam, Türkiye'yi boşverin, bir hükümet bile kuramıyorlar dedi. Bizim böyle bir aşağılanmaya hakkımız var mı

Terör  

Biz yıllardır ne gerekiyorsa yaptık. Sivillere düşenleri de hatırlattık ama olmuyor. Şimdi terör büyük kentlere gelince başka bir bilinçlenme oluyor. Adam kendi can güvenliğinin de bir an için tehlikede olduğunu düşünüyor. Mavi çarşıda ölen bir kadının 7-8 yaşında çocuğu vardı. tabuta sarılıyordu hani. Televizyonda o çocuğu gördüm, o gece yemek yiyemedim. İşte terörün sonucu bu dedim. Jandarma komutanına söyledim, o kaseti kullanacağız.

 Cumhurbaşkanı seçimi  

2000 yılında yeni cumhurbaşkanı seçilecek. Şimdi bu Meclis'te orayı isteyenler var ama orası çok önemli bir makam. Devletin tepesi... Bunu bir başka yemekte konuşalım..”

“TIMUR2.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“31  Mart 1999 akşamı, Kara Kuvvetleri Komutanlığı Kurmay Başkanı Org. Necdet T., Genelkurmay Harekat Daire Başkanı Kongeneral Yaşar B. ve Genelkurmay İstihbarat Daire Başkanı Korgeneral Fevzi T.ile akşam yemeği..  

KKK generaller bölümü..eşler bir yan koltukta...yarım saat viskili sohbet..Timur, ötekileri gösterdi bunlar benim en güvendiğim arkadaşlarım. Biz emekli olacağız. Yerimizi onlara devredeceğiz.'  

Ana sorun olarak şunu koydular  

18 Nisandan sonra hazirana kadar hükümet yok. Boşluk olacak. Öcalan'ın yargılanma süreci de siyasallaşacak..yemek boyunca bu konuyla ilgili değerlendirmeler  

- Bizim tarafta ses yok. Öcalan'ın avukatları Avrupayla haberleşiyor. Gidip geliyor. Dava sürecini siyasileştirecekler  

- Biz nasıl bir yol izlemeliyiz, onu düşünüyoruz. Nasıl yargılanmalı. Burada medya çok önemli. onlarla ülke çıkarları için Entegre olabiliriz? Bunun yanıtını arıyoruz  

- İfadelerin basına sızmasında bizim hiçbir rolümüz olmadı. Ama o süreç kötü oldu. Biliyoruz. Yargılama aşamasında ortak hareket etmek gerekiyor. Bu konuda medyayla ne yapmalı? onu arıyoruz..

Siyaset  

- Bu meclis'le bir yere gidemeyiz. Bunlar ülke çıkarlarını düşünmüyorlar. Bakalım önümüzdeki meclis ne yapacak  

- Biz FP zihniyetinin yüzde 12-13'lere inmesini bekliyoruz. Yoksa kötü olur. Ecevit rüzgarı bakalım ne kadar etkili olacak  

-Türkiye'de demokratikleşme şart. Bu siyasi partiler yasasıyla bu seçim sistemiyle bu iş olmaz. Bunu mutlaka yaşama geçirmek gerekiyor  

- Türkiye 21. yüzyıla ancak istikrarlı güçlü bir yönetimle girer. Bunu yaşama geçirmek gerekiyor. Ama bu durum ufukta görünmüyor

Medya  

- Şimdi iki güç ayakta kaldı. Silahlı Kuvvetler ve medya. Medyanın da işlevini yerine getirmesi için ulusal çıkarları iyi bilmesi gerekiyor. Biz bazan Milli Güvenlik Akademisinden Türkiye'nin ulusal çıkarlarıyla ilgili seminerler verelim diyoruz. Ama beklediğimiz gazeteler gelmiyor. Buna çok üzülüyoruz. Akit, zaman hemen kimi göndereceklerini söylüyorlar. Ama bir Hürriyet, Cumhuriyet, Milliyet eleman göndermiyor 

- Kimi gazeteci arkadaşlar öyle haberler yapıyorlar ki, tam PKK kampanyası. Bu kadar olmaz. Bir de çok bilgisizler. Bu konuda ne yapmalı düşünüyoruz.  

- Hasan TAHSİN bilgi merkezinin daha işlevsel olacağını düşünmüştük. Tam olmuyor. nedense yararlanan pek olmadı..  

- Şu anda cezaevlerindeki 5 bin PKK'lı mahkum arasında bir anket yaptık. Onlara sizce PKK'nın en büyük gücü nedir diye sorduk. Yüzde 80 birinci sırada propaganda gücü çıktı. Silahlı güç ikinci sırada. Bu çok önemli

12 Eylül  

Yemek boyu ara ara söz 12 Eylüle geldi. Eşler o günü anlattılar. B.'ın eşi  

- Yaşar bana ille İstanbul'a git diyor. Canıma minnet gittik. O Ankara'da kaldı. Meğer 12 Eylülü hazırlıyorlarmış  

Timur'un eşi  

-Erzurumdayız. Necdet 15-20 gündür hep gece eğitim var diyor. 12 Eylül gecesi baktım tanklar kentin içine doğru gidiyor. Artık biliyoruz, gece eğitiminde kentin dışına çıkarlardı. Necdet bunlar kentin dışına değil içine gidiyor. Ters gidiyor, dedim. Necdet gülüyordu..

Türkiye'nin yeri  

- Bizim Balkanlar'da NATO dışında hareket etmemiz mümkün değil. Ama NATO harekatının nereye uzanacağı belli değil. Ama NATO'nun bu hareketi emsal teşkil eder mi etmez mi, şu aşamada bir şey demek zor  

-Aslında bizim de bir karar vermemiz lazım. Asıl arka bahçemiz balkanlar mı kafkaslar mı? Kafkaslar olması gerekli..”

“16EYY.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“MGK Genel Sekreteri Orgeneral Cumhur A. ve 5 kişilik MGK üst yönetiminin Sedat E., Fikret B., Murat Y., MUSTAFA BALBAY'la yaptığı söyleşideki yazılması istenmeyen konuların satır başları

- HADEP'e oy verenlerin durumunu araştırdık. Hakkari'den Mersin'e kadar bir hat üzerinde çalıştık. Güneydoğu'da halkın yüzde 60'a yakını HADEP'e oy vermiş. Bunların yüzde 20'si doğrudan PKK'ya sempati duyuyor. Bu dilimi şu aşama yakalamak olanaksız. İkinci yüzde 20'lik dilim sosyal çalışmalarla elde edilebilecek durumda. Üçüncü yüzde 20'lik dilim ise sırf protesto olsun diye HADEP'e oy vermiş. İşte biz son iki dilimi yakalamaya çalışıyoruz. Bunları devlete yöneltebilirsek büyük ölçüde rahatlayacağız

- Araştırmada ortaya çıkan ciddi bir bulgu da şu oldu Güneydoğu insanının az bir diliminde kimlik arayışı' oluşmuş. Bu yüzde 10'u geçmez. Oran küçük gibi görünüyor ama, her an artabilir ve etkili olabilir.

- PKK Ocak 2000'de yaptığı 7. kongresinde siyasallaşmanın zemini olarak bu kimlik arayışına sarılma kararı aldı. Güneydoğu bu anlamda tam bıçak sırtında. Eylem planı hazırlamamızın nedeni de bu

- Kuzey Irak'ta 4 bin, Türkiye'de 500, İran'da 500 olmak üzere toplam 5 bin silahlı PKK militanı hala duruyor. Bu gözardı ediliyor. Şu aşamada halkı kazanmamız büyük önem taşıyor

- Batının PKK'ya desteği devam ediyor. Ancak eskisi gibi değil. PKK uyuşturucu gelirlerini ve haraç gelirlerini de kaybetmeye başladı  

- Hazırladığımız planın sivil içeriği var. Ama MGK hazırladı. Açıklanmasını da Başbakan'a bıraktık. 9 Mayıs'ta kendisine verdik. Bir de basın bülteni' olarak açıklayabileceği metin sunduk. Nedense üç aydır açıklamıyor. Bu yüzden sizinle toplanıp güneydoğu eylem planını açıklama kararı aldık. Yine de biz perde önünde olmak istemiyoruz. AB hemen, askerler yine devrede' demeye başlar..

- Gülen bize göre birinci en tehlikeli gruptur. Kasetler var... ben bir F-16 pilotumu Gülenci olduğu için ordudan çıkarmak zorunda kaldım. Ecevit'in Gülen'e desteğini anlamak mümkün değil. Ortak zeminlerde konuyu açıklayamıyor da. Sözleri inandırıcı değil..

- Bize göre Gülen iki amaçla kullanılıyor; ABD'nin nüfuz alanını genişletmek, Türkiye'de ılımlı islamı yönetime getirmek.

- Gülen'in yurtdışındaki okullarında daha çok amerikan propagandaları yapılıyor. Bir de şu var, madem bunlar vatanlarını çok seviyorlar, öncelikle Türkiye'deki eğitime neden katkıda bulunmuyorlar

- Türkiye'de Türkçe ibadete geçmediğimiz sürece su sorunla çok uğraşırız. Bu konuyu sizler de sık sık gündeme getirmelisiniz. (burada, Murat Y., irticanın bu noktaya gelmesinde 12 uygulamalarının çok payı var' dedi. A. başını salladı ve, aynen katılıyorum' karşılığını verdi.

- Ben MGK Genel Sekreteri olmadan önce sivillerle çok temasta değildim. Bu görevle iktidarları, bürokratları tanıdım. Çok zayıf... Adam toplantıya geliyor gündemden haberi yok.

- Yurtdışındaki Türkleri belli hedefler etrafında toplamak için gizli bir çalışma başlattık. Yoksa onlar çok yanlış kişilerin etkisi altında kalıyorlar”

“03EKKK.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“1 Ekim 1999 cuma akşamı MİT Müsteşarı Şenkal A.'la akşam yemeği

Saat 19.20'de konuta gidiş. 21.00'e dek eşi İris Hanımın olduğu sohbet, sonra MİT Müsteşar yardımcısı Miktad A. ve Toplum ve Halkla İlişkiler Müdürü Cem K. ile yemek

Konulara göre sohbetin dökümü

PKK ve Öcalan'ın durumu

- Cezaevinde, ölüm korkusu içinde yaşayan bir Öcalan bizim işimize gelir. Bir terör örgütünün lideri cezaevine düştü mü etkinliği de azalır….

 - Bizim endişemiz Öcalan'ın yerine güçlü bir liderin çıkacak olmasıydı. (gülümseyerek) allaha şükür bu olmadı.

- Terör örgütleri eylem yapmazlarsa hantallaşırlar. PKK'nin çekilme kararı alması, eylemlerini ara vermesi örgütü pasifleştirir. Sonra da soru işaretleri başlar.  

- Şimdi örgütün Avrupa ayağıyla dağdakiler arasında bir çekişme var. Dağdakilere Avrupa'ya gidince her şey ayağınıza gelecek. Krallar gibi karşılanacaksınız gibi vaatler olmuş... Bir de dağdakiler Avrupa ayağını tanıdı, onların hayatını gördü. Şimdi çekememezlik var. SKP'nin (Sürgündeki Kürt Parlamentosu) kendisini feshetmesinin nedeni de bu.  

- Örgüt içindeki ikiliklerin derinleşebileceğini düşünüyoruz. Örneğin, Yaşar KAYA neredeyse infaz edilmesi gereken kişi haline geldi. Kaya'yı küçümsememek gerekiyor. Avrupa'nın pek çok ülkesinde PKK'nin terör örgütü değil de başka türlü tanıtılmasında önemli etkisi oldu  

- Bizim hesaplarımıza göre Öcalan çekilin' çağrısı yapmadan önce dağlarda 1800-2300 silahlı adamı vardı. 400-450 kişi buna uydu, şu anda 1400-1800 arası kişi var  

- Bütün öteki ülkeleri de katarsak, İran, Irak, Suriye, Rusya... 5 bin dolayında adamları var

Öcalan'ın yakalanması

- Suriye'den ayrılışından itibaren çok iyi izledik. Bunu doğrusu biraz da övünerek söylüyorum. Adım adım izledik. Rusya'ya gittiğini tespit edince hemen temas kurduk. Önce reddettiler. Burada haftada iki-üç gün Rus servisinin adamlarıyla kavga ettik.  

- Rusya'da kalmasından korkuyorduk. Ruslarla o günlerde çok uğraştık. Burada haftada iki üç defa değerlendirmeler yaptık. Eğer Rusya, Suriye benzeri bir destek verseydi uğraşmak çok zor olurdu. Adamlar zaten PKK'yi destekliyorlar. Şimdi de Moskova'nın 100 km. kadar güneyinde PKK kampı gibi çalışan yer var  

- Rusya'nın kabul etmemesi bizi çok sevindirdi. En uzun süre İtalya'da kaldı. Biz bunun kişiliğini İtalya'da iyice çözdük. Korkak olduğunu, ölümden korktuğunu saptadık..  

- Oradan Yunanistan'a geçtiğinde hemen devreye girdik. Yunan gizli servisine ben bir faks çektim. Hemen cevap geldi, bizde yok' dediler. Bu aslında sevindiriciydi. Orada olduğunu biliyorduk, ama yok demiş olmaları, orada tutmaktan yana olmadıklarını da gösteriyordu. Daha doğrusu kendi içlerinde bir tartışma başladı o zaman. Bir grup, siz ne yapıyorsunuz, Türkiye ile böyle bir durumun içine girilir mi' dedi.  

- 4 şubat günüydü... Biz Yunanistan'dan gittiği yeri tespit ettik ve oradan getirebileceğimize kanaat getirdik. Bunu başarabileceğimizi düşündük. Bu anlattığım ana kadar her şeyi mit olarak tek başımıza yürüttük. Ama bundan sonrası için üçlü hareket gerekiyordu. Şu anda dünyanın hiçbir ülkesi böyle bir operasyonu tek başına yapamaz. mutlaka bir ortak hareket edecek partner gerekir. Biz hazırlıklarımızı yaptık... Öteki iki ülkeyi sormayın. Söylemeyeceğime söz verdim. Ama sizin için bulmak zor değil...  

- Arkadaşlarımızla birlikte konuşup bunu başarabileceğimiz kanısında birleştiğimiz an başbakana çıktım. Durumu anlattım. Bu beni aşar dedi, beraber cumhurbaşkanına gittik. Cumhurbaşkanı hemen Genelkurmay Başkanını da devreye soktu. Köşk'te birlikte toplandık. Devletin tepesindeki üç önemli kişiyle buna karar vermek benim için ayrıca heyecanlıydı. Hepsinin ortak sorusu, yapabilir misiniz' idi. ben durumu anlattım. ayrıldık. O andan itibaren hiç bir bilginin sızmaması gerekiyordu.  

- Uçak için Cavit Ç.'la bağlantı kurduk. Bana lazım dedim. Başka şey söylemedik. 200 bin dolar verdik. Parayı ödedik. Bu kadar uzun menzile giden bir-iki uçak var Türkiye'de fazla yok..  

- Ekip beş gün Entebbe'de bekledi. O üçlü organizasyonu yaptık. Haber geldi. Kenya'ya geçti... Uçağın dışındaki içindeki Türkiye'ye ait olduğunu ortaya koyacak her şeyi kapatmıştık... Getirildi... Uçağa bininceye dek Hollanda'ya gittiğini sanıyordu. Elinde küçük tahta bir bavul vardı. Uçağa ilk girişteki arkadaş sarışındı, ona yabancı dilde selam verdi. içeri girdi..  

- Her şey bittikten sonra durum kendisine söylendiğinde korkudan bayıldı. Tabii uçağın içinde güvenliği engelleyecek hareketlerde bulunmasın diye gözünü kapattık, kelepçe taktık. 

- 1.5 saatlik bir video çekiminde 7 dakikalık bir görüntü oluşturduk.  

- Kenya'da yunan büyükelçiliği'nden nasıl alındığını sormayın... (bu konudaki ısrarlı sorular üzerine, ısrarla bu yanıtı verdi. İşin püf noktasının burası olduğunun anımsatılması üzerine de susmakla yetindi  

- Türkiye hava sahasına girince hemen başbakana haber verdim. Ancak açıklama yapmak için iyice emin olmak gerekiyordu. Sesini aldık, uzmanlara incelettik. Parmak izini aldık, inceledik. Onun olduğundan yüzde yüz emin olmamız için 1.5 gün geçti. Ancak o aşamadan sonra başbakanın açıklama yapmasında sakınca kalmadığını söyledik  

- Olur ya, biz APO'yu yakadık deriz, adam Yunanistan'da çıkar. Rezil olurduk  

- Başbakandan ricamız şu oldu, ordu 15 yıldır terörle mücadele ediyor. Bunda onların payı gözardı edilemez. Bunu birlikte başardığımızı açıklamalarını rica ettik. O da kırmadı. O da basın toplantısında benim de olmamı rica etti. Tabii benim için büyük bir onurdu.  

- Uçağa beş kuruş ödemedik. (çağlar'a yine de bir ödeme yapılmış olabileceğinin anımsatılması üzerine, gülümsedi...((ödeme... 50 bin dolar 5 kuruş ödemedik”

“03EKKKK.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“Fethullah Gülen-İrtica

- Bizim tespitimiz şu, gülen grubu bürokrasiyi kullanarak iktidara gelmek istiyor, milli görüşçüler sandıktan gelmek istiyor. Böyle bir yöntem farklılıkları var

--Gülenciler başta 2000 yılını 2005 yılını hedef seçmişlerdi. Şimdi 2025 diyorlar

- Milli Görüşçüler biraz sabırsız. Bir an önce iktidara ulaşmak istiyorlar. Bu nedenle de hata yapıyorlar. Ama en örgütlü grup bunlar.

- Fethullahçılar ise daha uzun vadeye yaymış durumdalar ve bu yüzden de daha tehlikeliler. Maddi güçleri fazla. Yılda 60 trilyonluk bir parayı yönetiyorlar  

- Yurtdışındaki okul açma faaliyetleri çok iyi organize ediliyor. Bizim gözlemlerimize göre bu Gülen grubunun başarabileceği bir şey değil. Mutlaka başka bir destek söz konusu... Bazı yerlerde bizim de yardımcı olduğumuzu söylüyorlar... Örneğin Kuzey Irak'ta, Erbil'de ama aslı yok.

- İrticacı yayın organlarının çoğu abone usulü dağıtılıyor, bayi satışları çok az.  

- İBDA-C gibi silahlı mücadeleyi hedef seçen gruplar da var. Ama bunlar o kadar tehlikeli değil.  

- Biz Gülen olayını aynen size aktardığımız gibi başbakana da söylüyoruz. Bizi dikkatle dinliyor. Ötesi bizim işimiz değil.  

- Bütün mesele bu mütedeyyin insanlarla bunları ayırmak. Eğer mütedeyyin insanlar ürkütülürse bu çok tehlikeli olur. Bunu bildikleri için onlar da buna oynuyorlar.  

- 28 Şubattan sonra belli bir mücadele başlatıldı. Devletin içinde oldukça örgütlüler. 28 Şubattan sonra sanırım devlet içindeki yüzde 20-30'lu bölümü temizlenebilmiştir. Çünkü çok zor. 

- Taa MSP'den beri bunlar hükümet ortağı olduklarında üç bakanlık üzerinde çok  ısrarlı oluyorlar. Milli Eğitim, İçişleri, Adalet... Bir de fırsat bulabilirlerse Sanayi Bakanlığı... Milli Eğitimle gençliği, İçişleri'yle devlet içinde kadrolaşmayı, Adalet'le kendilerine yönelik bir durum olursa bunu önlemeyi, Sanayi'de de parayı kontrol etmeyi hedefliyorlar. Bütün bunların sonunda devletin pek çok kademesinde yer etmişler. Bu kişiler diyelim ki görevden alındı, yargıya gidiyorlar kazanıyorlar... böyle olmuyor..

- şimdi belki size ters gelecek bu söylediğim, ama şöyle yumruğu vurmadan bu temizlenmez..  

- Biz içimizde kesinlikle irticacı barındırmayız. örneğin ordu her yıl 50-100 bir grup kişiyi atıyor. Biz ordudan da sıkı kontrolle eleman aldığımız için bizde olmuyor. Bir kişi çıktı geçen yıl, attık. Şu kadarını söyleyeyim bizde şu an imam hatip'ten mezun olmuş kişi yok

Sol Örgütler

- Silahlı grup olarak DHKP-C var... 500 kadar militanları var. Ancak bu kişiler PKK'lilerden farklı. Bunlar teknolojiyi çok iyi kullanıyorlar. İyi beyinleri var. İçlerinde üniversite mezunu kişiler var  

- Başlarındaki kişi Dursun KARATAŞ, yurtdışında. Değişik ülkelerde dolaşıyor  

- Gecekondu bölgelerinden çok taraftan buluyorlar. Bu gelir dağılımı böyle gittiği sürece bu olur...

MİT'in durum.

(Bu bölümde Milli İstihbarat Teşkilatı ile ilgili açıklamaların bulunduğu görülmüştür.)

 “03KKKKK.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“Cumhuriyet ve Medya

- Biz sizi çok iyi biliyoruz. Yıllardır çizginizden hiç ödün vermediniz, diğerlerinden ayrı yere koyuyoruz  

- Sizin maddi olarak güçlükle ayakta durduğunuzu biliyoruz  

- Sizi boğmak istiyorlar. (bunu üç kez yineledi)

- Buraya öteki medya mensuplarını çağırırken patronlarını da çağırdık. Patronlarına onların gözü önünde, “siz üst düzeydeki elemanlarınızın maaşını Türkiye gerçeklerine uygun yere indirmedikçe işlevinizi yerinize getiremezsiniz” dedim. Onların maaşı 20-25 bin dolar. Bunu söyledim, rakam az bile dediler. Neden böyle oluyor, bir kişi ayda o kadar parayı gördü mü, onu kaybetmemek için ne gerekiyorsa yapar.

- Medya, birinci güç, bu artık böyle. Biz de bu arkadaşlarla bir sağlıklı temas yolu arıyoruz. Bu yaptığımız toplantıların amacı bu. Birbirimizi daha iyi, yakından tanıyalım.

- Eskiden Doğan Grubuyla Bilgin Grubu vardı... Arada kapışırdı... Şimdi Uzanlar girdi, Karamemet girdi... İş vahşi ormanda mücadeleye döndü.

İlhan SELÇUK- 12 Mart-9 Mart

- İlhan bey ben size yıllar sonra bir anı anlatacağım, ama anlatmalı mıyım anlatmamalı mıyım bilmiyorum... Erenköy'de ben bir gece nöbetçiyim... Sizi bir odada tutuyorlar. Gözleriniz bağlı... Sanıyorum yatağa da hiç olmayacak biçimde bağlı tutuyorlar. Buna gerek yok dedim. Çözdüler. Siz bir ilaç istediniz, verdim...

Eşi İris Hanım: İlhan ben gerçekten o akşam eşim anlattı ben de ne kadar üzülmüştüm... anlatamam..

-Orada Oktay diye bir kişi vardı. o arkadaşımız rahmetli oldu..

- Tabii geçmişte çok hatalar yaptık... Zamanda geriye bakınca gülüyorsunuz... O dönem hepimiz üzülmüştük. Karşılıklı önyargılar vardı. Bize göre her solcu kişi, her TKP'li bu memlekete zarar verecek kişiydi. Böyle görüyorduk. Tabii sizce de bizler faşisttik..

- Zamanla sizi anladık. Şu anda da belki ayrı bakış açılarına sahip olabiliriz, ama memletetin temel sorunlarına bakışta sanırım pek çok ortak noktamız var

Miktad A.: İlhan bey eğer 9 Mart kazansaydı, bir de 10 Mart olacaktı. Çünkü siz de kendi içinizde parçalıydınız. İçinizde Kemalizmi daha ileri götürmek isteyenler vardı, Marksist-Lenininst kişiler vardı. Kazanınca bir de kendi içlerinde kavga edeceklerdi. İyi ki kazanmadınız diyorum ben..

- Mahir K. önemli biri değil. Bir dönem bize çok iyi bilgiler verdi. O dönem işte. Sonra mahkeme gündeme gelince, kendisine şahitlik edip edemeyeceği soruldu. O da tabii ki ederim, anlatırım' gibi şeyler söyledi. Şahitlik olunca ona, gel sen bizde çalış, başka bir iş yapamazsın' dedik. Üç yıl bizim ekonomik sosyal araştırma bölümünde çalıştı. Ona başka önerilerimiz de olmuştu. Yurt dışına gönderelim dedik, istersen estetik ameliyat yaptıralım dedik... Şimdi olmadık demeçler veriyor. Bir de bizim adımıza konuşuyormuş havası veriyor. Birinde artık açıklama yapmak durumunda kaldık. Şimdi sanıyorum, o örgütler öldürmesin diye arada bizim aleyhimize konuşmayı gerekli görüyor.”

“NEC.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“31 Ekim Pazar günü saat 16.00-19.00 arasında KKK'da KKK Kurmay Başkanı Org. Necdet T. ve Emekli Orgeneral Doğu A. ile sohbet

Necdet T.(NT)

Doğu A.(DA)

Mustafa B.(MB)

Durum Saptaması

NT- Ne oluyor, nereye gidiyoruz, duruma nasıl bakmak gerekir, ne yapmak gerekir bir konuşalım dedik. Toplumda bir umutsuzluk var. Geçen gün ben kumaşçım var, ona uğradım, neredesiniz efendim' diyor bana, “siz düzeltirsiniz bunu” diyor..  

MB- Evet siyasete güvensizlik yerleşiyor..  

NT- Ne yapmalı, mesela 28 Şubat benzeri bir girişim mi olmalı  

MB- 28 Şubat devam ediyor deniyor ama... Durum da ortada... Bence irtica o günlerden daha fazla mesafe aldı.. 

DA- Evet evet ben de onu diyorum..  

NT- İşte nasıl bir şey yapmalı, mesele orada.. 

MB- 28 Şubat benzeri durum diyorsunuz, ama bu kez atılacak adım sonuç alıcı olmalı, süreye yayılınca görünen ortada.. 

DA- Ben de onu diyorum... Bence de... Zaten 28 Şubat yeterince ileri gitmedi

Eskiler-Yeniler

MB- Benim dikkatimi çeken bir şey var. K. Paşa da 28 Şubat bin yıl yaşayacak diyor, ama K. dönemiyle bugünkü dönem arasında yüzde yüz çakışma yok gibi..

NT- Yok... Öyle.. 

DA- (NT'ye dönerek) bak görünüyor işte.. 

NT- K.'nın ekibi çok kuvvetliydi. Bu iş biraz takım oyunu... Biri karar alacak, öteki uygulayacak, bir diğeri olanı takip edecek, bir başkası plan-program üretecek..

MB- Laiklik konusunda ödün verileceğini düşünmüyoruz, ama Genelkurmayın takındığı yeni durum, karşı tarafı cesaretlendiriyor olmasın.. 

NT- K. döneminde aktif politika uygulanıyordu. Örneğin sizlerden biri aradığında Ö. çıkıyor, gerekeni söylüyordu... K. paşa pasif siyaset uyguluyor. Dışa kapalı. Gazetecilerle diyalog kesik... Böyle olunca da depremde adım atınca, gazetecilerle tam olarak buluşamıyorsun... 

MB- KKK Atilla A. paşanın görev süresi uzayabilir deniyor.. 

NT- Hayır, bağrımıza taş basarız onu yapmayız. (DA'yı göstererek) bakın en değerli komutanlarımızı emekli ettik... TSK'da o olmaz... Ama şunu da söyleyeyim, A. paşadan sonra bir boşluk geliyor..  

MB- Ama laiklikten ödün verecek bir boşluk olmaz sanırım bu.. 

DA- Olmaz, olamaz... üstte boşluk olsa, altı var..

Cumhuriyet'in Durumu

MB- Eski-yeni dönem dedik de, biz yeni dönemde Cumhuriyet'e karşı bir soğukluk hissediyoruz.. 

NT- Var..  

MB- Örneğin brifinge çağrılmadık..  

NT- Bak onu duydum ne kadar üzüldüm. Olmaz böyle şey... Ama bana söylediler ki, hata ettik. Yaptıklarının doğru olmadığını söylediler... Sonra düzeldi ama.. 

DA- Yaa Türkiye'de tek gazete cumhuriyet... Laiklikte, Atatürkçülükte üstüne var mı, nasıl yaptılar böyle bir şeyi...

NT- Komutanı bazen çevresi etkiler.. 

DA- Tabii cumhuriyet'in içinde bazı çatlak sesler de var.. 

NT- Evet var, oo şey, Toktamış A., Oral Ç., Aydın E., yani bunlar bazen ne diyorlar bilemiyorum... Bazen de Attila İ.... İnanın yazılarını sonuna kadar okuyamıyorum..

MB- Tabii asıl olan geminin rotası, sotada bazı değişik isimler olabilir..

NT- Elbette öyle... Biz zaten Cumhuriyet'i onlarla değerlendirmiyoruz

Ne yapmalı

DA- Bu işin eninde sonunda ordu tarafından çözülecek... Ben böyle görüyorum 

NT- Biz bir şey söyleyince de bozuluyorlar... Faşist ordu falan diyorlar. Toplumun öteki kesimleri doğruları söyleyince de bu oluyor. Mesela Vural S., gayet güzel koydu olayları... Adama yapmadıklarını bırakmadılar 

MB- Savaş parlamentoya yüklenince hemen kenetlendiler. Ama toplumda savaş haklı diyenlerin sayısı az değil.. 

NT- Belki az değil, ama adamı yalnız bıraktılar..  

DA- Ben Atatürkçü Düşünce Derneğine gireceğim. Orada bir ışık görüyorum. 

MB- 430 şubeleri var, güçlü bir örgüt... ama işin merkezi parlamento..  

NT- ADD falan tamam da bu CHP ayağa kaldırılmalı... Mesela Ecevit'ten sonra ortada DSP diye bir parti kalmaz. Bu adamlar dağılırlar. Buradan 30-40 kişilik bir çekirdek çıkabilir... Ona bakmak lazım.. 

DA- Ama asıl toplumu ayağa kaldırmak lazım... Bizim millet tembel kolay kolay ayağa kalkmaz. Bakmayın siz o karşıdakilerin arada toplu eylem yaptığına, parayla yapıyorlar. Anadolu'da işsiz güçsüz adam mı yok. Topluyorlar, haydi İstanbul'a gideceğiz. Şu şu sloganları atacaksınız. Araba bedava, yemek bedava diyorlar. bizim toplum bedavacı.. 

NT- Bu iş asıl medyayla olacak. Bazan ben medyayı da anlayamıyorum... Neler oluyor..

MB- Bugünlerde olup bitenlerin yanında orman kanunları Roma Hukuku kalır. Artık medya gücü kalmadı, güçlerin medyası var.. 

NT- Mesela bu Aydın D., yok CNN ile işbirliği yapıyor... Nedir bu gidiş  

MB- Çok uluslu şirketlerle ortak hareket ediyor. Bu şirketlerin Orta Asya'ya da bu ortaklıklarla gideceği söyleniyor... Hükümetle de müttefik oldular..  

NT- Evet hiç eleştirmiyorlar. Sözleşmiş gibi köşe yazarları da övüyor.

Ecevit-Demirel

MB- Tabi önümüzdeki günlerdeki asıl tartışma cumhurbaşkanı konusunda..

NT- Demirel istiyor... yapacak..  

MB- Ne yapacak 

NT- En azından görev süresi yarım uzar... İş oraya gidiyor. Hükümetle çok iyi oynuyor. FP'yi de cebine koyabilir.. 

MB- Yeri gelmişken, K.'nun da Kosova'da Bakü'de hemen Demirel'in yanında yer alması biraz manidardı..  

NT- Orada çerçeveye girmeyecekti... Adam nutuk mu çekiyor, sen git Kosova'daki birliği denetle... Bakü'deki garnizonu ziyaret et... Aynı kareye girmesi pek olmadı... Tabi bu Demirel başka bir yapı... Allah kimseyi onun etkisi altına sokmasın. Adamı et gibi çürütür  

DA- Biz K. zamanında, Erbakan başbakanken onunda yakın görünmesini bile eleştirirdik. Birinde Anıtkabir'e giderken, sohbet ettiler. K. gülerek Erbakan'a birşeyler anlatıyordu. Mesele yaptık. Olmaz dedik 

NT- K. da adam Başbakan, o kadar da konuşmayacak mıyım demişti.. 

DA- Olmaz... biz de olmaz dedik..  

NT- O günler tabii... K. bazen Köşk'e çıkar, bambaşka biri olarak gelirdi. Etkilerdi onu... Dedim ya Allah kimseyi onun etki alanına sokmasın. Çeker bitirir adamı.. 

MB- Ecevit'le ne kadar gideceği konuşuluyor..  

NT- Gitmez... Zaten yarım çalışıyor. Esasen bu parlamentonun bir şey yapması zor. Vural S. söyledi açık açık... Mesut YILMAZ'la da olmaz. Neyi niçin diyor anlamıyorsunuz.. 

MB- Cumhurbaşkanlığı için Mesut YILMAZ'ın da hazırlandığı söyleniyor, İsmail C. de adı geçerlenden.. 

NT- İsmail C. korkaktır. Bu tür büyük adımlar için cesareti yoktur. Başka adlar olabilir..  

DA- Ben Kemal Y. adını attım, ama Necdet hemen Özal'ın sekreteriydi dedi. doğru.. 

MB- Demirel'le Ecevit de iyi anlaşıyor. Ecevit evet dedi mi Demirel'in dediği olur.. 

NT- Tabii siyasette neler değişir belli değil. Belki bu hükümet düşer. MHP, ANAP, Fazilet'ye başka bir hükümet kurar... Bir başka durum, bu parlamentonun ömrü ne kadar olur, o belli değil. bir yıl daha taşıyamayabilir..

PKK-Öcalan

MB- Öcalan'ın geleceği, PKK'nın durumu hakkında ne düşünüyorsunuz  

NT- zaten gerilla hareketi siyasi bir harekettir. Şimdi diyorlar ya, siyasallaşacak diye... Bu tür hareketlerin zaten çıkış şekli siyasidir. Ama zaman PKK'nın lehine işliyor. Bu işler uzadı mı terör örgütünün lehine işler..  

MB- Peki ne yapılması gerektiğini düşünüyorsunuz  

NT- Yasalar ne diyorsa o...  

MB- Bir taraftan da çekiliyoruz diyorlar.  

DA- Bakmayın siz ona... Ben o bölgede görev yaptım... Biz bu savaşı zaman zaman hatalar yapmamıza rağmen bir yere getirdik. Şimdi terörle mücadeleyle bölgenin kalkınmasının birlikte gitmesi lazım. Adam senin dozerini yaktı mı bir tane daha koyacaksın. Onu da mı yaktı, bir daha... Yılmayacaksın. Şimdi önce terör önlensin sonra yatırım diyorlar... olmaz... 

MB- Bazı hatalar derken, neyi kastediyorsunuz.. 

DA- Canım geçti artık... yani her devlet bazı gizli operasyonlar yapar... Ama bunları Ağar gibi beceriksizlerle neyi niçin kullanacağı belli olmayan kişilerle yapmayacaksın.. 

NT- ABD de birşeyler yapmaya çalışıyor. Adam çekti 36. Parelele çizgiyi. O çizgi Kürdistan'ın güney sınırıdır. bunu böyle görmek lazım..

Ordu-Solcular-İrticacılar

MB- Geçen gün bize 12 eylülde teğmenken yüzbaşıyken solcu olduğu için ordudan atılanlar geldi... Ordunun bugünkü durumunu, Türkiye'nin sorunlarına bakışını onaylıyorlar. Önyargıyla bakmıyorlar. bana ilginç geldi..  

NT- O dönem bazı şeyler oldu tabi..  

DA- Bu solcular diyelim ordudan atıldı mı, birşey demezler, toparlanır giderler. Ama ötekiler öyle değil. Çok aşağılıktır onlar. Attın mı, atmadık çamur bırakmazlar, iftira ederler..  

NT- Biz irticacıları atıyoruz, ama FP'li belediyeler hemen onlara iş buluyor. Adamların biri açıkta değil

Çevik Bir

NT- Bu medyanın yaptığı... Biraz evvel Çevir B. ile konuştum. Hürriyet'e o beyanatı vermemiş... Sedat E.'le bir kez yemek yedim. O galiba kendisini biraz öne çıkarmaya meraklı... Çevik Amerika'dayken bu anonsları verdiler. Biz şaşırdık. Dün akşam komutanlarla bir vesileyle bir aradaydık. Herkes Çevik'e bozuk. Bir ben, yapmamıştır, bir de kendisini dinleyelim dedim. Çevik sadece AB'yle ilişkilerimizin geleceğini anlatmış onlar nerelere götürmüş. Çevik, derhal Aydın D. 'ı aramış. Bunu düzeltmezseniz basın toplantısı yapar, açıklarım demiş. Sonra Ferai T.'ı aramış. Sen ne yapmak istiyorsun, niyetin de demiş.. 

DA- Çevik de biraz heyecanlı..  

NT- Evet heyecanlı, o var tabii... Biz Çevik, Ben, Doğu Paşa, Hava Kuvvetleri Komutanı aynı devreyiz...”

“KKK.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“15 Ocak 2000 salı günü, Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Atilla A., Kurmay Başkanı Orgeneral Necdet T., Emekli Orgeneral Doğu A. ile öğle yemeği

Atilla A.(AA) 

Necdet T.(NT)  

Doğu A.(DA)

Saat 12.00'de NT'nin makamında buluşma da orada... Dokuzuncu kata çıkış. Ankara ayaklar altında. çatı kat... üst düzey komutanlara hizmet veren yiyecek-içecek bölümleri... En uçta özel oda var... Oraya geçtik

12.15'te AA geldi. koltuklardan masalara geçtik..

Konulara göre görüşme  

Medya

(AA, masaya oturur oturmaz ilk bu konuyu açtı  

AA- bu medya nereye gidiyor böyle... memlekette olup bitenlerin gerçek yönleriyle yansıtmıyorlar. Her ihaleden koku çıkıyor, dünyaya açılma diye herşey haraç mezat satılığa çıkarılıyor, bunların hiçbiri yok... Bu kişiler vatansever değil mi

AA- Pek çok şeyden haberimiz vardı ama, bu kadarına pes... Peki nasıl adam olur bunlar? Böyle gidemez.

NT- Gazeteciler arada bir araya gelip, konuları tartışmıyor mu? Olup bitene müdahale etmeleri lazım..

AA- Ben Kayseri'de konuşma yaptım. Çok önemli şeyler söyledim. Bir tek Cumhuriyet birinci sayfadan verdi. Ötekiler ya olanların farkında değil ya da vermek istemiyorlar..

DA- Komutamınım Cumhuriyette zaman zaman değişik yazılar çıkıyor. Onlara çok kızıyorum. İlhan bey sağlam, Cüneyt A. doğruları yazıyor, işte sizler varsınız, o kadar..

AA- Medyanın neyin ülke yaranına neyin zararına olduğunu ayırt etmesi gerekiyor

 Laiklik

AA- Türk Silahlı Kuvvetleri bu konuda milim ödün vermez. Ancak işin merkezi meclis. önce meclis'in bu konuda duyarlı meclis olması lazım..

DA- Bu meclis mi komutanım  

AA- Evet bu meclis. Başka meclis yok. Meclis'in laiklik konusun artık tartışılır hale getirmekten çıkarması lazım.  

NT- Toplumda da bir suskunluk var. Arada bir canlanıyor o kadar. 

Soru- Herşey daha kötüye giderse, toplumun öteki kesimlerinde de beklenen canlanma olmazsa, Silahlı Kuvvetler ne yapar  

AA- Gereğini yapar. (biraz duraksayıp, yeniden) Yapar... TSK'ye sızmaya çalışıyorlar ama uzun yıllar bunu başaramazlar. Bizleri nasıl tanıyorsanız, en alttaki öğrenciler öyle. Onlara böyle eğitim veriliyor... İran'ın durumu belli, Suriye'yi biliyoruz, laiklik çok önemli..  

DA- Komutanım bu iş sopayla olur, öteki yollar boşuna..  

AA- (gülümseyerek) sen beni kötü yola iteceksin..  

NT- Komutanım sivillere söylenmesi gereken ne varsa, en açık biçimde söylüyorsunuz..  

AA- Evet, MGK'de inanın söylenecek en sert üslupla söylüyorum bunları. 

Soru- Hassas bir konu ama...Herhangi bir kulis bilgisi alma kaygısıyla da sormuyorum... Biz yanlız kalmış gibi görünüyorsunuz... K., öteki Kuvvet Komutanları elbette laiklikte çok hassas. Ancak siyasilerin de TSK'yi ikinci plana itme planı dikkati çekiyor... Demirel, K.'nu konuşma kürsüsünün arkasına alıyor, şık bir fotoğraf çıkmıyor... Dışarıdan görünen bu... Siz ne dersiniz  

(bir süre sessizlik)  

AA- Sakın ola bunları bir yerde değerlendirmeyin... Söylediklerinizin tümünün farkındayız... Komutanın (K.) böyle hareket etmemesi gerektiği yönünde değerlendirmemiz oldu... Örneğin cumhurbaşkanı bizi Iğdır'a çağırdı... Tüm komutanlar oradayız. Kürsüye çıkınca bize seslendi, yanıma gelin' dedi. Komutan (K.) gitti. Ben gitmedim. Öteki arkadaşlar da yönelikler, arkadaşlar ben çıkmıyorum' dedim. Onlar da çıkmadılar. Kürsüde Demirel'le komutan oldu. Yanlız laiklik konusunda TSK'den hiçbir kuşku olmasın.  

DA- Bu fazilet komutanım... hemen kapatılması gereken bir parti..(AA sustu)

  Terör-ülkenin geleceği

AA- Herkes PKK bitti Hizbullah başladı diyor. Hayır, PKK da bitmedi. Şu anda bastırıldı o kadar. Kuzey Irak'ta tehdit unsuru olarak duruyorlar. Sonra bu HADEP'li belediye başkanlar... Diyarbakır Belediyesinde Türkçe konuşmak yasak. Dışarıdan gelenler de Türkçe konuşursa işleri yapılmıyor. Kürtçe mecburi dil. Yani biraz daha güçlenseler ne yapacakları ortada..  

NT- HADEP'in ne yapacağı önemli..  

DA- Komutanım ben bu Öcalan'ın hala yaşıyor olmasını kabul edemiyorum. Vatan hainliğinin insan hakları mı olur. asılmalıydı..  

NT- Öcalan da siyasetin bir ayağı haline gelecek..  

(AA biraz sustu, konu değiştirdi)  

AA- Bizi AB'ye aday yapıyorlar... Yunanistan dostluktan söz ediyor... Birşeyler değişiyor. Bizden istediklerini PKK terörüyle alamayınca başka yollar arayacaklar. Şimdi bunlar (AB), her konuda yedek politikalar geliştirirler, bir politika tutmadı mı, hemen yenisini sürerler... Çok, çok dikkatli olmamız lazım. Ama bu medya, Cumhuriyet'i ayrı tutuyorum, bunların farkında değil. Biz ne yapmamız gerektiğini tartıyoruz... Kayseri'de konuşuyoruz... Yer verilmiyor.. 

DA- Komutanım, bu demeçle olacak şey değil, sopayla..  

AA- (gülerek) Bugün kar yağacak..

Gülen 

AA- Bu Gülen'i iyi tahlil etmek gerekiyor. Adam aylardır Amerika'da... Bunlar siyaseti ele geçirerek, hedeflerine ulaşmak istiyor..  

DA- En tehlikelisi..  

AA- Bakıyorsunuz ABD'nin çıkarı neredeyse bunlar orada okul açmış..  

DA- Komutanım üstelik bu okulları kendisi de açmıyor. Bizim dangalaklara açtırıyor. yani parayı da biz veriyoruz.

AA- Şimdi bunlar (şeriatçılar) ekonomik bir güç de elde ettiler. Artık işadamları, tüccarları var... Kimi iş alanları öyle ki, Gülen'in adamlarına para vermeyen ihale alamıyor... Bu böyle gitmez..

Cumhurbaşkanlığı  

AA- Benim gördüğüm şu... Bu Meclis Demirel'i seçmeye hazır değil. Demirel de çok istiyor... Ecevit, Demirel yukarıda olursa daha rahat yürüteceğini düşünüyor...Mesut YILMAZ'ın hesabı farklı.. 

DA- Yılmaz kendine oynuyor..  

AA- Yılmaz'ın iki aşamalı hesap yapıyor... Birincisi, anayasa değişikliğinin olmaması için çalışacak. Bu olmayınca, bakın olmuyor diyecek, adaylığını koyacak. İkincisi Demirel'in üç yıllık bir uzatmayla seçilmesini sağlayacak. Beş artı beş on olduğuna göre... Demirel yedi yıl cumhurbaşkanlığı yaptığına göre, geriye üç yıl kalıyor... Sonra bu Meclis'le kendisini seçtirecek... Hesabı bu görünüyor.. 

NT- Demirel de Meclis'e ödün veriyor... kıyak emeklilik falan.. 

DA- Bu memleket zaten gelir dağılımındaki dengesizlikten batacak... Milletin yüzde 40'ı aç, bunlar bir milyar emekli maaşı alıyor.

AA- Bu gidişle Demirel başka hatalar yapmak zorunda kalabilir... Yapacak... Öyle görünüyor..”

“14NIKK.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“5 Nisan Çarşamba günü KKK Atilla A. ve KKK Kurmay Başkanı Necdet T.'la öğle yemeği..

Yemek KKK'nın çatı katında. yeni düzenlenmiş komutan yemek salonunda. Daha önceki görüşmede emekli Org. Doğu A. da vardı. Bu kez yok. Atilla A.'nin değerlendirmelerinin konulara göre dökümü

Cumhurbaşkanlığı

Bu meclis Demirel'i seçmeye hazır değildi. Zamanla belki hazırlanabilirdi, olmadı. Son anda bir değişiklik olmazsa, öyle görünüyor. (görüşme oylamadan birkaç saat önceydi.) Yeni cumhurbaşkanı için liderler nasıl bir yol izler, şu aşamada bir şey söylemek zor. O makam bizim için çok önemli.

PKK

Ben Milli Güvenlik Kurulu'nda açık açık şunu söyledim biz teröre karşı mücadeleyi dağda kazandık. Ama masada kaybedebiliriz. Çok dikkatli olmamız lazım...' Beni dikkatle dinlediler, ama ne yaparlar, daha doğrusu gereğini yaparlar mı, göreceğiz. Şu aşamada bu konuda iyiye giden bir şey görünmüyor. PKK, Avrupa ile çok iyi bağlantılar kurdu. Bunlar sürüyor. Avrupa ülkeleri de buna açıklar. Şimdi dağda yapamadıklarını masada yapmaya çalışacaklar. Zaman zaman durup tartıyorum, çok mu abartıyorum diye düşünüyorum, ama değil. Çok ciddi bir süreçteyiz. Bu konuda çok dikkatli olmamız gerekir geçen yüzyıldan bugüne Doğu-Güneydoğu'da 40 civarında isyan oldu. Bakıyoruz, 1937'de büyük bir isyan oluyor, bastırılıyor... Sonra 1970'lere kadar bir hareket yok. Neden ben bunu şöyle yorumluyorum 1930'ların sonundan itibaren ikinci dünya savaşının hazırlıkları yapıldı. 1939-45 arası ikinci dünya savaşı yaşandı. 45'ten sonra ancak 1970'lerde dünya yeni bir raya oturabildi. İşte şu safhadan sonra önceki politikalarına tekrar döndüler ve bizim Güneydoğuyu karıştırmaya başladılar.

Yunanistan

Yunanistan'la her yandan dostluk havası varmış gibi gösteriliyor. Ama öyle değil. Adamlar silahlanıyor. PKK'ya verdikleri destek aslında devam ediyor. Bütün bunlar yokmuş gibi sadece dostluk havasının estiğini söylemek, böyle göstermeye çalışmak ülke yararına değil tarihe bakın Yunanistan bize karşı hiçbir zaman savaşta kazanamamıştır, ama masada hep kazanmıştır.

Ordu-İrtica

Adamlar pes etmiş değil. Ancak bugünkü ortamda şu meclisteki partilerle bir şey yapmak çok. Bu partilerin irtica ile mücadeleye niyetleri yok. Bir de şu durum var; adamlar ekonomik olarak da güçlendiler. Siyasette şöyle bir plan işliyor ordunun etkisini azaltmaya çalışıyorlar biz bunu görüyoruz. İrticacı kesim her fırsatta silahlı kuvvetler aleyhine yayın yapıyor. Bundan rahatsızız. Meclis'te de 28 Şubatın ardında duracak bir parti kalmadı. Bunu da geçtik, ordunun etkisini azaltmak için her fırsatı değerlendiriyorlar Tabii biz ne yapabiliriz tartıyoruz. Acaba, Hasan TAHSİN bilgi merkezi biraz daha aktif mi olmalı, bunları araştırıyoruz. Benim görev sürem Ağustosta doluyor. Kişisel olarak hiçbir hesabım yok, ancak bu orduyu etkisiz hale getirme politikasının ülkeye de yararı olmaz.

Medya  

Medyadaki Yurtsever-Atatürkçü insanların sayısı azalıyor. Buna karşı ne yapılır kestiremiyorum... Sizin meslek kuruluşlarınız vardır, onlar bir çözüm arayışı içine girmeli..Medya gücü çok önemli hale geldi. Ama haberlere bakıyorsun, Türkiye'nin ulusal çıkarlarıyla yakından ilgili konuları işlemiyorlar. Yanıbaşımızda neler oluyor, Yunanistan'ın öteki yüzünde ne var ne yok, hiç bunlarla ilgili değiller bakıyorum yine cumhuriyet bu tür konularda duyarlı yayın yapıyor. Ben emekli olunca da eve cumhuriyet alacağım.”

“SEZ.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“A.N.S.'le 6 Mayıs 2000 günü telefon görüşmesi

Büyük bir sorumluluk... Pislik, kokuşmuşluk, almış yürümüş. Bunların hepsinin üstesinden gelmek gerekiyor

Tabi arkamda parti ve örgüt desteği yok. Büyük bir zorluk... Kamuoyu aydınlar arkamda olursa, sonuç alırız diyorum

Beni korkutan bir durum da şu; Türkiye bir kişinin değişmesiyle her şeyin hallolacağını düşünüyor. Değil. Milletin bu yönde bir umudu var. Böyle olmaması gerekir

Cumhurbaşkanı yasa yapmaz, yön gösterir

Devlet denetleme kurulunu önemli ölçüde harekete geçirmek gerekiyor. Etrafa uygun kişileri atamak gerekiyor.

Söylediklerimi yazmayın. Böyle bir yöntem istemiyorum. Anayasa mahkemesinde de görüyordum, bir yere gelen arkadaşlar gazetecileri arayıp yardım, destek istiyorlardı. Onlar da konuşmadan sonra destekliyorlardı. Bir süre sonra bakıyorlardı o iş öyle değil. Ben bunu istemiyorum hakkımda değişik yayınlar çıktı. Aslı olmayan şeyler çıktı, tabi bunlara cevap vermedim. Vermeyi de düşünmüyorum ama nasıl dayanacağımı da bilmiyorum. Bir yöntem bulmak gerekli

Faziletliler bize yakın dediler. Bunu bilerek yaptılar. Böyle diyerek benim hem Anayasa Mahkemesi Başkanlığından istifa etmemi, hem seçilemememi istiyorlardı. Böylece ikili bir başarı elde etmeyi hedeflediler.

Doğru bildiğim yoldan beni kimse döndüremez. Bu konuda hiç endişeniz olmasın pek çok kaygımız da ortak..”

“16AGKKK.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“KKK Atilla A. ve Kurmay Başkanı Necdet T.'la öğle yemeği 15.8.2000

Ateş emekli oluyor, Timur 1. Ordu Komutanı oluyor

Saat 12.00'de KKK geliş, Timur'un makamına geliş. Pazar günkü Çanakkale yazımı okumuş. O aileyi ben de tanıyorum, haberim olsaydı oradaki komutana bir program yaptırırdım dedi

Daha sohbetin başında sordu

- Doğruluğuna inanmıyorum, ama Cumhuriyet'i mafya almış doğru mu

Hayır deyip ayrıntıları anlattım. İlhan abi de konu Cumhuriyet'e gelirse satır başlarını anlat demişti

12.15'te her zamanki gibi sekizinci kattaki taraça salona çıktık

“29NISS.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“Emniyet Genel Müd. Yard. Muhiddin K., Dr. Nihat K., Tahsin B.... Bakana çok yakın Kafkas kökenli, Gürcü-Abaza kökenliler..  

Kazım A., Abaza. oğlu da Abazya da gidip geldi. Hem Gürcü, Abaza hem tarikat, bir kızı İst. Emniyet Md. gidinceye kadar tarikat içinde..oğlu Ali A...  

Tantan'ın görünüşünün arkasında ırkçılığa yakın bir gruplaşma... Hem de maalesef tarikat ayağı var  

Tantan tamamen hakim konuya. Eskileri yavaş bir tasfiye var. Tepki çekmiyor. Onlar da büyük zararlar verdiler.  

Tantan ve Mesut YILMAZ'A yakın grup... Bir de Mesut'a yakın grup vardır. Turan G. Tantan'dan değil ANAP grubundan destek aldı.  

Turan G. Polis Akademizinin ilk mezunlarından. Turan T.'ın abisi. Etkili bir yapıda değil  

Personel yönünden Tahsin B. yönlendiriyor  

Vali A. göre biraz daha laik. ANAP tipi laiklik... Bunlar kendi çıkarları doğrultusunda.. 

Maske yolsuzluklarla çok iyi mücadele öteki tarafta büyük bir kadrolaşma var vekaletler dönemi başladı. Atamaya uygun değilse vekaleten gönderiyorlar. Pek çok kritik yer vekaleten. Birçok il Tantan'ın Mesut'un yakın çevresidir. MHP biraz küskün durumda. Sosyal dem zaten yok. Bir ANAP damgası vuruyorlar geçmişte dört kanatlı ANAP, RP, Liberal, Sos Dem, muh  

Recep G., ANAP'ın RP kanadıydı aldılar... Dış İlş Dai Başk. Aldılar bakanla görüşüyor, teftiş kuruluna geçti. Bunlar belirli özellikleri olan kişiler.  

cep 542-……..  

İbrahim S.”

“CAP.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“Dr. Gürbüz ÇAPAN 

- Azeri Türklerindendir. 

- 1955 Kars Çıldır doğumludur. 

- Gençliğinde THKP-C, Devrimci-Yol örgütleriyle bağlantıları olmuştur  

- Bu örgütlerin militanlığını yapmış, bazı silahlı eylemlere karışmıştır  

- Diyarbakır Tıp Fakültesine öğrenciliği sırasında şehirdeki değişik örgütlerle bağlantıları olmuştur  

- Bir dönem Elazığ'da faaliyeti olmuştur  

- 1980 sonrasında cezaevinden çıkan örgüt elemanlarıyla bağlantılarını sürdürmüştür  

- Bu örgütlere silah alımı konusunda devreye girmiştir  

- 1983'te Kore Dostluk Derneği'nin kuruluşunda görev almıştır  

- 1991'de SHP'den Esenyurt Belediye Başkanı seçilmiş. Başkanlığından sonra da önceki bağlantılarını korumuştur  

- PKK, DHKP-C örgütlerine değişik dönemlerde para yardımında bulunmuştur  

- İkinci kez belediye başkanlığı seçilmesi sırasında HADEP'le pazarlık yapmış, bu pazarlık sonucunda belediye meclis üyeliği söz konusu olmuştur  

- 1995'ten sonra cezaevinden çıkan kişilere değişik biçimlerde yardımı bulunmuştur  

- 1995'te bir heyetle birlikte Ermenistan'a gitmiş ve soykırım anıtına çelenk koymuştur  

-Küba ile değişik biçimlerde bağlantıları olmuştur  

- Nisan 1999 seçimleri öncesinde İşçi Partisi'nin düzenlediği Sol Güçbirliği Platformunda konuşmacı olarak yer almıştır  

- Ermeni soykırımı konusunda Ermeni iddialarını öne çıkarmakla tanınan Taner AKÇAM'la teması olmuş, ona yardımda bulunmuştur  

- Esenyurt'ta mafya yöntemleriyle arazilerin konut yapımı için arsalaştırılması işlerinde rol oynamıştır  

- Nisan 2001'de Cumhuriyet Gazetesinin ortakları arasında yer aldığına ilişkin, açık kaynaklara dayalı bilgiler yer almıştır  

- Kartal Cezaevinde tutukludur. Cezaevindeki tutuklulara maddi yardımlarda bulunmaktadır”

“CAP2.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“Kendi Değerlendirmeleri

- Biz kendisiyle ilgili özel bir çalışma yapmadık. Size aktardıklarım sağdan soldan bize toslayan bilgiler. İstanbul'da son dönemde yapılan operasyonlarla ilgili bizden bilgi-yardım istenmedi.   

- Biz son iki yıldır öne çıkan, yolsuzluk, vurgun operasyonlarıyla ilgili hiçbir işe karışmadık. Karışamayız da. Çünkü, bunun için örgütlü değiliz. Bizim böyle birimlerimiz yok. Bunlar emniyette var. Bu yüzden bu kişiye ilişkin yolsuzluk iddialarıyla ilgili çalışmamız olmadı. Bizim işimiz belli, ülkenin güvenliğiyle ilgili konular.  

- Siz kendi değerlendirmelerinizi söylediniz. Ben de bizim taraftan görüneni aktarıyorum. Fotoğrafı veriyorum size. Bizdeki kanı, muteber bir kişi olmadığı yönünde. Her tarafa bulaşmış bir kişi. Sanıyorum buna meraklı da.  

- PKK, DHKP-C'ye para yardımı yaparken yürekten mi yaptı yoksa tehdit mi ettiler bunu sadece kendisi bilir. Kimi zaman silah alımı konusunda da devreye girdiği yolunda bilgiler var  

- Ermenistan'a gidiş nedenine ilişkin bizde bir kayıt, bizden alınmış izin ya da bilgilendirme yok. O zamanın İstanbul Bölge Sorumlusuyla kişisel bir dostluğu varmış. Ona söylemiş. Onunla ev alımı gibi temasları da olmuş. Gittikten sonra, haberler çıktıktan sonra o, bana bilgi vermişti' dedi. Belki Belediye Başkanı da, ben İstanbul Bölge Sorumlusuna söyledikten sonra o da yukarıya bilgi vermiştir' diye düşünmüştür. Ama bizde öyle bir bilgi yok. Soykırım anıtına çiçek koyması, kurduğu temaslar... Belki Türkiye-Ermenistan ilişkileri iyi olsun, gelişsin bizim de yararımıza olur diye düşündü ama..  

- İstanbul'daki bazı mafya gruplarıyla, Fevzi B. olsun, ötekiler olsun, bunlarla da bağlantılarının olduğu, onlarla bazı ufak tefek hesaplaşmalarının olduğu biliniyor..  

- Okuduğunuz iki sayfa tabii satır başları. Bunların her birinin ayrı dosyası var. Ama tekrar ediyorum, biz kendisiyle özel olarak ilgilenmiş değiliz. Güvenlik sorunu, casusluk ne bileyim başka konular olsa size söylerdim. Böyle bir şey yok. Ama biz fotoğrafı koyuyoruz  

- Cumhuriyet'le ilişkisine ilişkin bilgiler de özel kaynaklara dayalı değil. O günlerde gazetelerde yazılıp çizildiği için arkadaşlar not olarak koymuşlar  

- Bir Belediye Başkanlığı döneminde bunlara sahip olmak için biraz eli maşalı biraz da cesur olmak gerekir.  

- Taner A.'dı, bazı eski PKK, Dey-Yol'lulardı, bunlarla temaslarını kesmemiş. Gerçi o eski militanlar farklı yerlere savruldular, kimi siyasetçi kimi işadamı oldu ama, bu kişi hepsiyle bağlantıları sürdürmüş..  

- Biz geçmişle ilgilenmiyoruz. 70'li yıllarda hayıflanarak baktığımız pek çok konuya bugün gülüp geçiyoruz. Bu yüzden bu arkadaşın gençlik yıllarında yapıp ettikleriyle ilgili değiliz. Son dönemi de aktardığımız gibi. Kim bilir belki yakın gelecekte çok başka biri olur. Örneğin, 70'li yıllarda orduya etmedik küfür bırakmayan Doğu PERİNÇEK'in bugün söylediklerine bakıp seviniyorum. Her ne kadar bugünlerde en çok bana saldırıyorsa da yine de geldiği noktadan memnunum. Belki yaşarsak, 25-30 yıl sonra bizim için de çok iyi şeyler söyler”

“GKM.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“Yaşar B.'la görüşme  

- 27 Kasım salı, saat 16.50'de karargaha giriş. Genelkurmay başkanı kapısından alınış. Karargaha girişte her koridor dönüşü tam karşıda Atatürk'lü tablolar, fotoğraflar. ilk iki fotoğraf Atatürk'ün  Meclis'ten çıkarken ekibiyle birlikte çekilmiş ünlü fotoğrafı. Yani sivil. 3. fotoğraf üniformalı portresi..

- Saat 17.10'da görüşmeye giriş... Odada duvarın birini büyük ölçüde kapatacak büyüklükle harita. Haritanın merkezinde Türkiye var. Sağ tarafta tüm Asya, solda da Avrupa Almanya'ya kadar... Harita, Türkiye, Balkanlar, Ortadoğu, Orta Asya merkezli..  

- Görüşme yarım saat planlandı, 65. dakikada iki özel not gelince sona erdi. Özel notlardan biri Dışişleri Müsteşarı Uğur Z.'in acil notlu telefonu, öteki Genelkurmay Başkanı katında verilecek brifingin hazırlıkları. 11 Eylülden sonra günlük brifing birden ikiye çıkarılmış. Eskiden sadece sabahları yapılırmış, şimdi sabah-akşam.

Görüşme konuları

1-Cumhuriyet  

- Herşeyden önce hanımefendi için başsağlığı diliyorum. Berin hanımın vefatına üzüldük. şimdi yük sizin üzerinizde.

- Görüşme öneriniz gelince inanın heyecanlandım. Şu anda da heyecanlıyım. Böyle bir fırsat verdiğiniz için çok teşekkür ederim 

- Ben Sultanahmet'te büyüdüm. İstanbul çocuğuyum. Cinci meydanında sarı bir evde doğdum. Çocukluğumda bizim eve iki gazete girerdi, biri Cumhuriyet öteki Akşam Postası. Bir bakıma okuma-yazmayı cumhuriyet'le öğrendik

- Cumhuriyet'in çizgisi bizim için çok önemli. Biz bu gazeteyi hala Atatürk'ün gazetesi olarak görüyoruz. (hafif gülümseyerek) gerçi bazı yazarlarımız var ama, onlara da belki günlük bir gazetenin rengi olarak bakmak gerekiyor  

- Medya çok önemli. Şimdi ne olursa olsun, Ankara'da bir sorumlu kişi güne gazeteleri okuyarak, en azından önüne konan basın özetlerine göz atarak başlıyor. Medya önemli bir güç haline geldi  

- Tekelleşme önemli bir sorun. Şimdi bir-iki grup kaldı. Onlar da değişik biçimlerde kullanıyorlar. Bu ortamda cumhuriyet'in de güçlükleri var, tahmin ediyorum. Bize düşen bir şey olursa lütfen söyleyin... Elimizden geleni yapmaya çalışırız.. 

- Vakıf danışma kuruluna askerleri de almışsınız. Atilla K. var, Çevik B., Kemal Y. değil mi? ama fazla asker almayın, bu sefer size militarist derler..

2- Türkiye'nin durumu  

- Bizde ciddi bir bellek zayıflaması var. Ne yazık ki yakın geçmişte olup bitenleri hemen unutuyoruz. Bu Kıbrıs meselesi de öyle. Sanki 1974 öncesi olup bitenler hiç yaşanmamış gibi. Bunda karşı propaganda faaliyetlerinin de etkisi var ama, demek ki bizim insanımız da kolay kanabiliyor..  

- Afganistan olayı çıktıktan sonra ben Atatürk'ün Afganistan politikasını araştırdım. Atatürk'ün büyüklüğünü bir kez daha gördüm. Daha o zamandan ciddi bir ittifak planı yapmış. Biz Afgan subaylarla okuduk. Çok da başarılı öğrencilerdi. Şimdi biz orada adım atarken çok dikkatli davranıyoruz. Geçen gün İngiliz general geldi buraya. Afganistan'da ne işiniz vardı, neden hemen asker gönderdiniz dedim... Bana, Afganistan'a asker gönderdik ama pişmanız, erken oldu' dedi. Orada bir kişi yönetime geleceği zaman, önce İngilizlere karşı savaşacağına dair yemin eder. Ondan sonra güvenirler. Tarihte çok çekmişler. Bizimse diyaloglarımız iyi. ama çok dikkatli davranıyoruz..  

- AGSP'de son derece haklıyız. Ama anlamak istemiyorlar. Ankara'da İngiliz heyetiyle görüşüyoruz, bize durup durup öneri getirin' diyorlar. Bizim durduğumuz yer belli. Şimdi onlar, Avrupa ordusu kurulsun, NATO imkan ve kabiliyetlerinden yararlansın, siz de danışma organında olun, diyorlar. Biz de bunu yeterli görmüyoruz. AGSP'nin NATO üyesi ülkelerin ulusal çıkarlarına karşı operasyon yapmayacak sözü veriyor musunuz diyoruz, veriyoruz diyemiyorlar. Bu durumda tabii ki biz de kuşkulanıyoruz  

- Ben bir çizelge yaptırdım. 1999 Helsinki zirvesinde Türkiye'ye adaylık statüsü verilmesinden sonra gelişen uluslararası olayları alt alta koydurdum, neredeyle lehimize hiçbir gelişme yok. Hep aleyhimize olaylar, Ermeni kararları, Kıbrıs olayı... Burada bir şey var... Yani bize AB umudu gösterip, istediklerini almak istiyorlar. Bunu böyle söyleyince de asker AB'yi istemiyor' diyorlar. halbuki hiç alakası yok. Biz sadece gerçekleri görmeye çalışıyoruz.

Yaşamı-anıları

- Ben 27 Mayısta harp okulu öğrencisiydim. Heyecanlı çocuklarız. İçimizdeki tek duygu vatan sevgisi. BAŞKA hiçbir şey yok. o zaman bu ülke yanlış yönetiliyor diyoruz, başka bir şey bilmiyoruz. Bize nöbet görevleri verdiler. Hiç unutmam bir generalin başına verdiler beni. Karşımda general ben başındayım. Benden portakal istedi. Tamam dedim, söyledim. Az sonra bir tabakta elma, bu var dediler. Verdim, üzerime attı, ben portakal istedim, dedi. Ben de sinirlendim, aldım üzerine attım, yiyeceksen bu var dedim. General aldı yerden almayı, bir yiyişi var ki... Sonradan öğrendik lakabı Deli Suat'mış... Sık sık nöbet yerimizi değiştirirlerdi, karşılıklı bir durum olmasın diye..  

- Talat AYDEMİR olayında da asteğmendim.. O zaman da biz ülke böyle yönetilmez, yanlış yönetiliyor diyorduk..  

- 12 Eylülde de karargahtaydım. O zaman da tabii değişik şeyler yaşadık. Sonrasında da genelkurmay karargahında görev aldım. O sırada Uğur MUMCU'yu tanıdım. Ona sordum, siz sakıncalı piyadesiniz. Şimdi Genelkurmay Başkanıyla görüşüyorsunuz, harp okullarında kanferans veriyorsunuz. Nasıl değiştiniz'... Uğur bey, siz de kendinizdeki değişime baksanız' dedi bana... Haklıydı tabi..  

- Benim Atatürk'e olan saygım sevgim her geçen gün artıyor. İnanın insan o günkü koşulları düşününce, hani diyorum ben olsam... değil İstanbul'dan Anadolu'ya geçmek, boğazın öteki yakasından bu yakasına geçemezmiydim diyorum... (geçerdiniz deyince) evet geçerdim tabii ama çok zor... O dönem Kuleli'de okurken Anadolu'ya geçenleri buldum sonradan, daha çocuk yaşta yola çıkmışlar...tabii cumhuriyet de o dönemlerin ürünü..”

“GUN2.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“16 Temmuz 2002'de 

MGK Genel Sekreteri Org. Tuncay KILINÇ'LA görüşme..14.00-15.05 arası- makamında

Makam koltuğunun yan karşısında yine Türkiye'nin Kafkas ve Balkanları da içine alan büyük bir haritası 3'e 2 gibi bir ebat  

-Yeni oluşum çok önemli. Ben temas halinde olduğum sanayi odalarıyla konuşuyorum, destekleyin diyorum. Neden? Türkiye'ye bir heyecan lazım. Bu AKP'yi sadece yasal önlemlerle durdurmak mümkün değil. Milli Görüşün oyu 17-18. bunun büyük bölümünü Erdoğan alsa 11-12 eder, ötekine de yüzde 5-6 kalır. Ama bunlar anketlerde 20'nin üzerinde çıkıyor. Bunlara giden tepki oylarını bir başkasının alması lazım  

- Şimdi bu Cem'i ben pek tanımam ama, bir şey yapmak istiyor. Anketlerde asıl lider olarak Derviş görünüyor. Onu da almaları lazım. Sadece Cem'le olmaz  

- Şükrü S.'ya falan söyledim ben, CHP'ye git, burada artık ikbal kalmadı dedim. Öyle. Ecevit nereye kadar götürebilir  

- Siyasete bakıyorum, anarşi var. Evet bu anarşi. Böyle şey olmaz. 30-40 parti seçime girecek. Bölünecek. Bunun adı anarşi. Düzeltilmesi lazım  

- Vatandaştan çok tepki mektubu geliyor. (birini okudu) siz orada ne iş yapıyorsunuz. Mustafa Kemal sizi görse ne der. Dil o kadar önemli ki, bunlara Kürtlere biz mi dil vereceğiz. Vatanın parçalanması demek. Siz Osmanlı Paşası gibi memleketin batışını mı izleyeceksiniz..

- Irak konusu tatsız. Amerika kararlı. Bizim de fazla bir çıkışımız yok. Bütün işimiz bunlarla. Sonra, bunlar bize AB'den daha yakın. Irak'ta devlet zaten oluşmuş. Biz görmezden geliyoruz, o kadar. Bunu da nereye kadar yapabiliriz.

AB konusu pentatlon salonuna benziyor. Önce basit engeller gelir. Onları geçersiniz, giderek ağırlaşır. Bunların en ağırı İtalyan çukurudur. NATO ülkeleri arasında tatbikatta İtalyanlar çukurda kalmış o yüzden. Biz orada kalabiliriz. bir de İrlanda masası var..”

“GUN3.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“23.7.02'de Maliye Bakanlığı Teftiş Kurulu Başkanı Mehmet T.'nin makamında sohbet... Yanında Hamza K. da vardı. pek çok gizli raporu yazan kişi..   

-IMF ile görüşmelerde Tiftiş Kurulunu ortadan kaldırmak istiyorlar. Arkadaşlara gidin müzakerenizi yapın. Ne geriyorsa yapın, dövmek dahil dedi  

- TSK'den bir önceki kale biziz  

- Hollanda Büyükelçiliğinin 1984’de PKK'ya 50 milyar liralık bağış yaptığına dair dekont var 

-Adamlar Türkiye'nin güçlü kurumları olmasın istiyorlar. Birbirinden habersiz kurumlar olsun istiyorlar  

- Yolsuzluk olayları ekonomik değil, politik. Yolsuzluğa karışanların arasında uluslararası terör listelerinde yer alanlar da var. Buna ayrıca dikkat etmek gerekiyor”

“GUN0801.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

2 Ağustos 2002 tarihli notta;

“2.8.0 Cuma

-Dünkü toplantı dönüm noktası gibiydi. Önce vakıf, sonra yayın kurulu. Vakıfta Çapanların engellemesinin sürmesi durumunda dışlanacağı açıkça yazıldı. Tartışmalı geçmiş. CA, ne demek, kim bunlar, ne görüşmesi, atalım gitsinler belediyecilik yapsınlar gibi keskin konuşmuş... H.Ç, çok bozulmuş..sonra yayın kurulu... öncesinde Emre K.'la sohbet ettik. Bana, Ankara büro çok iyi dedi, TV programlarını övdü... Yayın kuruluna C.A. da katıldı. Orada da konuştu..

Bugün H.Ç. aradı, C.A'yı çekiştirdi. Ona güvenmemek gerektiğini, her şeyi yapabilceğini söyledi vs. İ.Y.'ye konuştuk... Şukran ben devreye gireyim, aracı olayım, Işıklar'la konuşayım demiş..

Şükrü S. ile konuştum... Yetki belgesi alabileceklerini söyledi. Irak'ta Türkiye dışında karar alınamayacağını herkesin gördüğünü söyledi”

7 Ağustos 2002 tarihli notta;

“7.8.0  

Şükrü Sina G.'le makamında görüşme... Ürdün gezisini değerlendirdi. T.C.'nin eşkiya kökenli, doğru biri olduğunu söyledi. Bana söylediği her şeyi tuttu. Size de ne söz verdiyse tutmuştur  

-C.A. ile sohbet... Valla geçinecek kadar param olma mesleği bırakacağım. Bıktım, bu meslekten bıktım. Bozuldu... Bu E. Hürriyet'i mahvetti. Orada bile rahat edemem ben. Çetin A.'la anılar... Bir fıkrası girsin diye 10 tane yazarmış. Birini seçerlermiş. İlk seçtiğinde Cemal ustanın yanındaymış. Müjdeyi verince beraber içmişler. Sonra ulus matbasına gidip gazetenin basılmasını.  

Çetin görünce fıkrasını C.A. sormuş  

- belin geldi mi  

kahkahalar..  

portreler yazacağım. herkesi yazacağım. bazen kötü huyum var, yumuşuyorum. ama  

yazacağım..  

- İ.Y., Çapanlarla dananın kuyruğu bugün kopuyor. İlhan abi kararlı. Maaşlar yarın çekilecek”

“GUN0902.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

10 Eylül 2002 tarihli notta;

“10 Eylül salı saat 14.30 Cumhurbaşkanı ile görüşme.

Tam 14.30'da kabul etti. Planlanan yarım saatti. Ucu açık bırakıldığı için 80 dakika sürdü. Daha başlangıçta, İlhan bey, böyle yazılı randevu başvurularına gerek yok. Siz Ankara'ya gelince haber verin, mutlaka zaman ayırırız' dedi. 

İ.S.- Size medya dünyasında olup bitenleri anlatalım diye geldik. Yeni bir dağıtım şirketi kuruldu. Turgay C., K., kendilerini savunmak için bu sektöre girdiler. Başarı kazanacaklar. Biz de onlarla aynı cephede olduk  

A.N.S- Tekel'in kırılması iyi olur. Böyle şey olmaz.  

İ.S.- Tabii basın 4. güç. düzenli olmalı  

A.N.S- Valla İlhan bey birinci güç. O hale geldi. Ama güvenilirliği kalmadı. Ben bana gelen tepkilerden biliyorum. İnanın toplum her şeyin farkında.  

İ.S.- Burada Sabah'ın yaşaması için, K. için önemli olan BDDK'nin çalışma biçimi. Eğer, ver paramı diye boğarsa, bu iş tutmaz. Kötü olur. Orada çalışanlar da. Eğer öyle yapmaz da şans tanırsa, o zaman iş değişir.  

A.N.S- Benim yapabilecek bir şey varsa, söyleyin..  

İ.S.- Yok, siz en üst katlarda bir kişi olarak gelişmeleri izliyorsunuz, izleyin yeter. Sizi bilgilendirmeye geldik  

İ.S.- Seçimleri nasıl görüyorsunuz  

A.N.S- Yapılmalı. Artık geri dönüş olmaz. Ben er geç topun bana geleceğini tahmin ediyordum ama, bu kadar erken geleceğini tahmin etmiyordum.  

İ.S.- Ben seçimi istemiyorum. Herkes Ampul Partisine çalışıyor. Böyle şey olur mu  

A.N.S- Ama seçimin olmaması daha zararlı olur. İleride inşaallah, demokrasi mi laiklik mi ikileminde kalmayız..  

İ.S.- Bu parlamento ülkeye faşizmi getirir.  

A.N.S- Her şeye rağmen parlamenter sistemden umudu yitirmemek gerekiyor. Laiklik konusu çok önemli. Bu imam hatiplere kızların alınmaması olayını hala çözemediler. Ben bunu yasayla halledin dedim, yapamıyorlar. Çekiniyorlar. Kızların imam hatipe girmesini yıllar önce bir velinin Danıştay'a başvurmasıyla sağlamışlar..”

12 Eylül 2002 tarihli notta;

“12 Eylül perşembe akşam çalgan'da yemek. 

Yücel Y., İhsan E.(müsteşar), Erdal Ş.  (Tümg. Gen Kurm. Adli Müş), Engin A., Birkan E..  

E.Ş.- AKP yükseliyor. Tek başına iktidara gelebilir. Bunlar Erbakan'dan daha beter. Erbakan'ı ararız. Laikliği sulandırmak isteyeceklerdir. Merkez sağdan bir kişi onlara geçecekti, sordular. cemsede size de yer ayıralım' dedim... Öyle bir şey olursa AB, ma be dinlemeyiz. ne AB'si yaaa.. 

30 Ağustosta Yılmaz'ı çektim, ya bu seçim kararını niye aldınız' dedim. Bir şey diyemedi... böyle şey olmaz...  

Turgay C. yurtsever adamdır... Dağıtım tekelinin kırılması iyi oldu...”

“25.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

12 Eylül 2002 tarihli notta;
“12 Eylül Perşembe günü Ankara'da Çalgan restoran'daki akşam yemeğine katılan kişiler  

Tümgeneral Erdal Şenel (Genelkurmay Adli Müşaviri  

Yücel Y. (TRT Genel Müdürü)  

Birkan E. (KİT Komisyonu Başkanı)  

İhsan E. (Adalet Bakanlığı Müsteşarı ) 

Fahri K. (Ankara Cumhuriyet Başsavcısı)  

Bekir S. E. (Ecevit'in Eski Danışmanı)  

Engin A. (Adalet Bakanlığı Danışmanı) 

Mustafa BALBAY

Yemekte Tümgeneral ŞENEL'İN Turgay C.'LE ve Cumhuriyet-Ciner ilişkisiyle ilgili söyledikleri

- Cumhuriyet'in o ilişkisi iyi oldu  

- Bu bağlantıyla Cumhuriyet'in önü açılabilir  

- Ben Ciner'i bir ölçüde... Hatta iyi tanıyorum... O yurtsever bir işadamı. Bu ülkeye inanan biri  

- Sağdan soldan bir şeyler diyen olacaktır. İtibar etmeyin  

- Dağıtım tekelinin kırılması da iyi oldu. Dilerim onu başarırsınız. Zor iş ama, sonunu getirin.”

“GUN1002.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

5 Kasım 2002 tarihli notta;

“5 Kasım Salı günü akşamüzeri Genkur. Adli Müşaviri Tümgeneral Erdal ŞENEL'le görüşme..

Çok bozuk... Seçim sonuçlarını Fethullah'ın iktidarı olarak yorumladı. Bunların başlangıçta takıye yapacağını, Fethullah gibi kendini gizle, çok güçlü olduğun an ortaya çık modelini benimseyeceklerini söyledi   

İçim acıyor.. Bu kadar olamaz dedi... Çocuklarımı düşünüyorum, Mustafa Kemal Türkiyesi bu olmamalı dedi... TSK'nin dimdik ayakta olduğunu gerekeni yapacağını söyledi.

Aynı gün saat 19.00 sıralarında Kara Kuvvetleri Komutanı Org. Aytaç Y. aramama yanıt verdi. 

Bunu öngörmediklerini, hatta tam tersini düşündüklerini yani AKP ile CHP'nin yer değiştirmesi gerektiğini, bunu beklediklerini söyledi. Dikkatle izlediklerini, başlangıçta hemen tepki vermenin uygun olmayacağını söyledim, en azından bir mesaj deyince, o olabilir dedi. 10 Kasım var önümüzde o olabilir dedi.”

 “8 Kasım saat 10.15 KKK Aytaç Y.'ın makamında görüşme..  

Bugün yayınlanacak bildiriyi okudu. 10 Kasım nedeniyle ilk kez, Atatürk'e rahat uyu ve bize güven... diye bitiyor bildiri bana da bazı ekler yaptırdı. 

Sonra yazılmamak üzere söyledikleri

- Bu seçim sonuçlarına millet iradesi diyemiyorum. Bu ümmet iradesi. Demek ki biz daha ulus olamadık. Bu onun yansıması. Üniter devleti kurup halkı uluslaştırmak o kadar kolay değil. Aydınlanma hareketini tam olarak tamamlayamadık  

- Oyum şahsen CHP'ye idi. istedim ki, AKP'nin yerinde CHP olsun, olmadı. Ama şimdi CHP'nin de AKP'ye bu kadar yanaşmaması gerekli. Ne öyle, yakınlaşmalar, öneriler, ortak hareket edelimler. CHP yerini unutmamalı  

- Bu seçim sonuçlarından sonra hemen ABD'nin sevinmesi, İstanbul sermayesinin sevinci desteği olayın çok geniş boyutlarının olduğunu gösteriyor. Bu orduyu da zayıflatma, etkisini azaltma girişimleri. Güçlü ama içte etkisiz bir ordu isteniyor. Biz bunun farkındayız  

- AKP'nin ileride ne yapacağını hesaplamak istemiyoruz. Ne olursa ne olur diye bakmıyorum. Dileriz germezler ama herkes gibi bizim de kafamızda kuşkular var. Bizim bu açıklamalarımız zinde güçlere bir kuvvet verir diye bakıyoruz  

- Bu seçimin tek yararlı yanı, Mesut YILMAZ'ın Tansu ÇİLLER'in gitmesi oldu. Yoksa onların başka türlü gideceği yoktu. Onlar yönetemiyordu. Ben MGK'da biliyorum. Her şeyi görüyorduk. Yönetemiyorlardı.

- Cumhuriyet nasıl gidiyor? Tek gazete kaldınız söyleyeyim... Ama bu Çapanlardan kurtulun. Onların altında çapanoğlu var bilesin... Bu gazeteye Atatürk ad vermiş, size para koyanın da temiz olması lazım”

“GUN1102.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“5 Kasım Salı günü akşam üzeri Genkurm. Adli Müşaviri Tümgeneral Erdal Şenel'le görüşme.. 

Çok bozuk... Seçim sonuçlarını Fethullah'ın iktidarı olarak yorumladı. Bunların başlangıçta takıye yapacağını, Fethullah gibi kendini gizle, çok güçlü olduğun  an ortaya çık modelini benimseyeceklerini söyledi  içim acıyor.. bu kadar olamaz dedi... çocuklarımı düşünüyorum, Mustafa Kemal Türkiyesi bu olmamalı dedi... TSK'nin dimdik ayakta olduğunu gerekeni yapacağını  söyledi.

Aynı gün saat 19.00 sıralarında Kara Kuvvetleri Komutanı Org. Aytaç Y. aramama yanıt verdi.

Bunu öngörmediklerini, hatta tam tersini düşündüklerini yani AKP ile CHP'nin yer  değiştirmesi gerektiğini, bunu beklediklerini söyledi. Dikkatle izlediklerini,  başlangıçta hemen tepki vermenin uygun olmayacağını söyledi en azından bir mesaj deyince, o olabilir dedi. 10 Kasım var önümüzde o olabilir dedi..”

8 Kasım 2002 tarihli notta;

“8 Kasım saat 10.15 KKK Aytaç Y.'ın makamında görüşme.. Bugün yayınlanacak bildiriyi okudu. 10 Kasım nedeniyle ilk kez, Atatürk'e raha uyu ve bize güven... diye bitiyor, bildiri bana da bazı ekler yaptırdı. 

Sonra yazılmamak üzere söyledikleri, 

- Bu seçim sonuçlarına millet iradesi diyemiyorum. Bu ümmet iradesi. Demek ki biz daha ulus olamadık. Bu onun yansıması. Üniter devleti kurup halkı uluslaştırmak o kadar kolay değil. Aydınlanma hareketini tam olarak tamamlayamadık 

- Oyum şahsen CHP'ye idi. İstedim ki, AKP'nin yerinde CHP olsun, olmadı. Ama şimdi CHP'nin de AKP'ye bu kadar yanaşmaması gerekli. Ne öyle, yakınlaşmalar, öneriler, ortak hareket edelimler. CHP yerini unutmamalı 

- Bu seçim sonuçlarından sonra hemen ABD'nin sevinmesi, İstanbul sermayesinin sevinci desteği olayın çok geniş boyutlarının olduğunu gösteriyor. Bu orduyu da zayıflatma, etkisini azaltma girişimleri. Güçlü ama içte etkisiz bir ordu isteniyor. Biz bunun farkındayız 

- AKP'nin ileride ne yapacağını hesaplamak istemiyoruz. Ne olursa ne olur diye bakmıyorum. Dileriz germezler ama herkes gibi bizim de kafamızda kuşkular var. Bizim bu açıklamalarımız zinde güçlere bir kuvvet verir diye bakıyoruz 

- Bu seçimin tek yararlı yanı, Mesut YILMAZ'ın Tansu ÇİLLER'in gitmesi oldu. Yoksa onların başka türlü gideceği yoktu. Onlar yönetimiyordu. Ben MGK'da biliyorum. Her şeyi görüyorduk. Yönetemiyorlardı

- Cumhuriyet nasıl gidiyor? Tek gazete kaldınız söyleyeyim... ama bu Çapanlardan kurtulun. Onların altında çapanoğlu var bilesin... bu gazeteye Atatürk ad vermiş, size para koyanın da temiz olması lazım

- Tabii bizim kırmızı çizgilerimiz var. Onları geçmemeleri gerekiyor. Bu biliyorsunuz dışişleri tanımı ama, kırmızı çizgileri geçmelerine izin vermeyiz”

13 Kasım 2002 tarihli notta;

“13 Kasım Çarşamba 

Abdülkadir AKSU'nu bulunduğu yemek. Atlıspor kulübünde. Kemal B. verdi. Doğan C., Bekir C., Yavuz D., Mehmet A.... vardı. Aksu'ya B. bir tek sana güveniyorum. Dilerim sen iyi bir yere gelirsin dedi.  

Aksu, bu kadar vekili kendilerinin de beklemediğini söyledi. ANAP'ın doğrudan kendilerine aktığını söyledi...” 

“14 Kasım 02-Perşembe 

-Mini ehli dil... gazi orduevinde. Yener, Artuk, Aydın, Erdal, Önal.. 

Ev sahibi Şenel, ben çok karamsarım dedi devam etti ben Türkiye Cumhuriyeti askıya alınmıştır diyorum. Karamsarım. Çok karamsarım. Bunlar başlangıçta ılıman gelecekler, sonra usul usul girecekler. Kadrolaşacaklar. Fethullah iktidarda... Bunlar ekonomide de başarılı olur.  Yastık altındaki paraları çıkarırlar, yeşil sermayeyi getirirler..  Demek ki biz patinaj yapmışız. Bunlarla mücadele ediyoruz dedik ama, boşunaymış.  CHP de umut vermiyor... bilmiyorum... karamsarım... 

Aynı gün Yarbay Mehmet, B.'la görüşmeyi anlattı... Tek Cumhuriyet kaldı demiş bilgi notları sadece bize..”

18 Kasım 2002 tarihli notta;

“18.11.0 Pazartesi  

Dünkü pazar panoramadan sonra Erdal ŞENEL aradı. Kutladı. İyi dengelediniz dedi. Bülent ARINÇ'a soruları olabildiğince net sordum. Size her kesimden oy verildi, içinizdeki redikallerle bunu nasıl dengeleyeceksiniz dedim... O da ılımlı gibi görünmeye çalıştı.   

Erdal ŞENEL'e göre, AB'nin Türkiye’de asker etkin falan demesi AKP'nin planı da olabilir. AB üzerinden istemlerini yerine getirmek istiyor olabilirler.. Orta vadede, ordunun etkisini azaltmaya yönelik hedef de olabilir dedi. Bunun usul usul başladığını söyledi.”

18-22 Kasım 2002 tarihli notta;

“Bugün Genkurmaydan Yarbay Mehmet aradı. 28 Şubatın kazanımlarının kesinlikte yitirilmeyeceğini söyledi. Dikkatle izliyoruz, hükümet kurulmladan bir şey yapsak inandırıcı olkmayacak, bunun için kurulmasını bekliyoruz. Bunların ne yapacakları belli. Elimizde bilgi belge var. Şuna kesinlikle inanın, 28 Şubattan ödün vermeyeceğiz. Türban, imam hatiplerden ödün yok. dedi..”

22 Kasım 2002 tarihli notta;

“22.11.0 cuma   

Şener abi aradı. Bir dost sesi duymak istediğin söyledi. Emin’i de arayacağım dedi. Bu günler de geçer, geçecek dedi. Güç verdiniz deyince, devam edin dedi. Çok iyi gidiyorsunuz dedi.”

27 Kasım 2002 tarihli notta;

“27.11.0 Çarşamba Karkuv aradı  

- İki gündür arayacağım arayacağım bir türlü olmadı. yoğundum. yazını okudum. Çok güzeldi. Aynen katılıyorum. Sen orada bin yılın sıfırları gider mi demişsin, haklı olarak endişelerin var. Ama değil. Gitmez. Gitmeyecek. Daha çok konuşacağız  

- Tşk.  ederim. güç verdiniz.  

- Bunu biliyorum, o yüzden aradım. Güç vereceğiz. olacak. Önümüzdeki günlerde daha çok konuşacağız... Sıfırlar gitmez. Orgeneraller falan vardı burda. Onlarla ilgilendim, yoğundum  

- Bu konuları mı konuştunuz” 

27/28 Kasım 2002 tarihli notta;

“Sabah Mehmet aradı  

- Güzel haberler var. Cuma günkü ziyarete sadece bir gidecek. Kuvvetler gitmeyecek. Öyle karar alındı. 

Nasıl bu karara vardınız?'  

- Daha doğru olacağı düşünüldü. Bugünkü haber çok iyi oldu. Teşekkürler. Burası çok yoğundu. Orgeneraller geldiler, toplu halde birle görüşmek istediler. O da birisi temsilci olarak gelsin yeter dedi. 

Acaba bir iyileşme..'  

- Anlıyorum sizi ama, çok zor. Umudumuz çok zayıf..”

Emini aradım. Kısaca konuştuk. bunlar çok ciddi dedi.. İnanamadı. O da belki yazar”

29 Kasım 2002 tarihli notta;

29.11.0   

Dün KKK Telf. anadı  

- Hiç mutlu değilim.. İnan ki. Benim düşündüğüm davranış tarzı bu değildi. Bu ziyaret hiç olmamalıydı. Bu Arınç''ın türban olayından önce planlanmış, randevu alınmış. Ben hiç değilse kapıda şöyle bir açıklama yapılmasını istedim son dönemde yaşanan olaylara karşın, milletimizin iradesine duyulan saygının gereği'…  

Bunu birinci kabul etmedi. bir tek millete duyulan saygı gibi olabilir.. Senin iki gün önceki yazını çok dikkatle okudum. Tamamen katılıyorum. Sen benim ne düşündüğümü biliyorsun. Ama bir dönem böyle olacak... Tabii ekonomik durum var bir de AB var. Bu AB adı altında her şeyi yapacak bunlar. Çok kritik bir eşikten geçiyoruz. Biz de ekonomiyi bozan taraf olmak istemiyoruz

MGK için notlar hazırlıyorum. Kodrolaşma sorununu gündeme getirceğim Arınç'ı ziyaret gir-çık olacak. Hiç olmaması daha iyiydi ama, böyle olacak bizim bu tür mesajları içimiz yani altımız için de vermemiz gerekiyor. Anlıyorsunuz değil mi”

25-26 Kasım tarihli notta;

“25-26 Kasım, 

Tüm Orglar Ankara'ya geliyorlar. Birinciyle görüşmek istiyorlar. O da, hep birlikte olmaz, içlerinden birini temsilci seçsinler' diyor. Onlar da, hayır, biz hep birlikte görüşmek istiyoruz' diyorlar. Bunun üzerine Ordu Komlar, Orglar görüşüyorlar. Kuvvet Komutanıları da ayrıca görüşüyorlar. 

Birinci kabul ediyor tamam diyor, mücadele edelim, ama şu ara diyor zaten AB süreci var, zaten asker önde deyip duruyorlar, bunlara malzeme verecek bir şey yapmayalım.

İrtica birfinginin çerçevesi kendisine sunulyor bir ara. Beğeniyor, bunu biraz genişletin diyor. Önümüzdeki günlerde Kuvvet Kom ve Ord Komların konuşmasına izin veriyor. İstediğinizi söyleyin, serbest bırakıyorum, diyor yoğun bir iç değerlendirme”

“GUN1201.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

30 Kasım 2002 tarihli notta;

“30 Kasım cumartesi günü Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR'LA 75  dakikalık sohbet..  

Saat 14.25'te kapıdaydım. O da hemen önce çıktı... Yaveri ile çıktık. Girişte, jandarma heykelleri, jandarmalar Atatürk'e bakarken temsili kabartma heykel birinci katta. Üst kattaki makama çıkarken yine kabartmalı heykeller 

14.29'da görüşme..  

- Ben bu sabah neleri konuşabiliriz diye notlar aldım. (elindeki 8-15'lik kartın önü arkası dolu) önce şunu söyleyeyim, seninle iki yurtsever olarak konuşacağız. Bunların hiçbir şekilde güncel olarak kullanılmayacağını düşünüyorum... (ben elbette dedim) Türkiye'de birinci görev aydınlara düşüyor. Durumun farkında olmalılar. Şunu bilmek gerekiyor ki, bunlar değişmez. (AKP'lilerin kastediyor). Kimileri belki değişmiştir, şudur budur diyor ama, kesinlikle değil.  

- Bunlar cumhuriyetten, cumhuriyetin kazanımlarından intikam almak için gelmişler. Bunu MGK'da da gördüm.  

- Yapılması gereken nedir? Şimdi darbe olmaz. 28 Şubat benzeri durum da zor. Artık tecrübe de kazandılar. Ama, yapılacak şu, korkutup yerlerinde tutmak, kendi hedefleri bakımından bir şey yapamacakları bir yerde tutmak. Biz bunu yapmaya çalışacağız  

- Bunların 28 Şubat, Refahyol gibi bir deneyimi var. Oradaki hatalara yapmayabilirler  

- Burada medyanın görevini yapması önemli. Çok azsınız, bir Emin Ç.'ı biliyorum. Bekir C... Cumhuriyet yazarları genel olarak iyi. Belli bir çizgide devam ediyorlar. Bu arada sorayım; Cumhuriyet'te ne oluyor, satılıyor, Ciner, Karamehmet hisse aldı diyorlar... (ben durumu ayrıntılarıyla anlattım. İlhan SELÇUK'un altın üçgeninden söz ettim... Dikkatle dinledi. Bağımsızlığını koruyacaksa sorun yok, dedi. Sonra medyadaki bozulmadan söz ettim. Medya gücü yok, güçlerin medyası var dedim... O da tüm medya kötü olmaz ya dedi, arada çıkar sizin gibiler.  

- Ben yarbaylığımda birinci ordu komutanımızla Çetin D.'la birlikteydim. 12 Eylül döneminde Yarbaydım. Çetin arada şeyleri olur ama, iyidir. Yurtseverliğinden kuşku yoktur. O zaman bizim İstihbarat Daire Başk. Suat İ.'dı. 1979 ya da 80'in başları... Neden bu hale geldik yazın bakalım dedi. Ben de bir şeyler karaladım. Başımıza ne geldiyse Atatürkçülükten saptıığımız için geldi dedim. Buna inanıyorum, bu yüzden geldi. İlhan aldı benim yazıyı, her tarafını çiziyor. Susup dinlemem lazım ama, haddimi aştım, komutanım ne yapıyorsunuz dedim. O da, senin sol elin kuvvetli' dedi. Ben de efendim kuşkunuz varsa atın dedim. O da, hayır dedi, biz ileride bizim yerimize gelecek olanlar üzerinde ayrıca eğiliriz dedi. Bana bir kitabını göndermiş. Teşekkür  için aradığımda hatırlattım. Güldü. o biraz Türk İslam sentezine yakındı  

- CHP adam olsa... Mecburen oy verdik. Kızım aradı, baba ne yapacağız dedi, ben de mecburen CHP dedim. Baykal... Niye yardımcı oluyorsun be adam. Erdoğan, kamu düzenini bozucu suç işlemiş. Bu hiç yok mu sayılacak. Acaba Baykal, Erdoğan dışarıda kalırsa daha kötü olur, mazlumluk devam eder diye mi düşünüyor. CHP'ye önemli görev düşüyor  

-  (benim sorum üzerine) seçimlerde bizim subay astsubayların oy kullandığı yerlere baktırdım. Subaylarda sorun yok. Genel olarak iyi. Astsubaylar arasında biraz var. O zaten öteden beri öyle..  

- Kurtuluş bunları ya bölmekte ya da çekilmeye zorlamakta. İçlerinde bir dağınıklık var gibi görünüyor. Arınç ayrı havada, Gül yerleşmek istiyor. Erdoğan bir an önce oturmak istiyor... Böyle bir değerlendirmeyi birkaç kişiden dinledim.  

- MGK'da yüzlerinde korku ve ihanet vardı. Çok net... Hem korkuyorlar hem de ihanet içinde olduklarını biliyorlar. Orada bize, efendim biz cumhuriyetin temel ilkelerine, değerlerine saygılıyız dediler ama, bunun takiye olduğu belli oluyordu. İnanmak mümkün değil. Bunların değişmesi mümkün değil. Kafa öyle yetişmiş.  

- Abdulkadir AKSU'yla amir-memur bağlantımız var. Benim yanıma sürtünerek yılışarak geldi. Cumhurbaşkanı, bu tür namaz gibi, türban gibi gösterisel şeyler yapmayın dediğinde neden bir daha olmayacak demedin dedim. Gülerek, konuşturmadı ki dedi.  

- Burada göreve gelince baktım yazılımlar, harfler değişik. Biri ötekine uymuyor. Yanımdakiler, bak oğlum dedim, beni manyak falan sanma ama, bu harflerin yazılımı Atatürk devrimlerinde tarif edildiği gibi olacak. Buna uyan az olur ama, yine de birkaç kişi uysa iyidir' dedim. Harf devriminde hangi harfin nasıl yazılacağı da tarif edilmiştir.  

- AB'ye giriş... Şimdi bunlar bizi AB'ye almayacaklar. Bunu Erdoğan da biliyor. Ama bazı şeyleri AB üzerinden yaptırabileceklerini bildikleri için böyle davranıyorlar. Temel amaçları, ordunun işlevini zayıflatmak. ama buna biz izin vermeyiz  

- Türkiye'de İslami bir yönetim konusu zaman zaman gündeme gelir. Ancak bunu biraz ABD'nin de kafasına soktular. ABD'nin de kafası karışık.

- Abd Elçisi Pearson ziyarete geldi. Öteki makam odamda, orası da güzeldir. Önü Atatürk Orman Çiftliğine bakıyor. Bakın dedim, Atatürk olmasaydı biz de bugünkü Afganistan gibi olurduk. Bunun şakası yok. Kafanızda bu ülkeyi yıkmak olabilir. Belki başarırsınız da, ama altında siz de kalırsınız. Hiçbir şey demedi. Dondu durdu. ne doğru söylüyorsunuz dedi, ne bunlar yalan dedi..

- PKK, K.Irak'ta 5 bin adamı barındırıyor. Bunlar hala Güneydoğu'da tek kişi görünce saldırıyor. Genel duruma hakimiz ama, hala varlar...

- Aydınlar belki bizi hala faşist ordu diye bakıyor. Bizim tek başına yapabileceğimiz bir şey yok. Bunu toplumun yapması lazım. Onların harekete geçmesi gerekiyor  

- AKP'ye oy verenlerin dağılımı sizin de dediğiniz gibi, Zonguldak'ta sol, Rize'de ANAP, Isparta'da DYP, Konya'da Milli Görüş, Yozgat'ta MHP tabanı bunlara kaydı. Zaten yüzde 34'ün hepsi mürteciyse koyver gitsin. Yapacak bir şey kalmadı demektir. Bunlara giden oyların çoğu ödünç..  

- (ben hafiften irtica basınının Özkök'ü övmesine dokundurdum... Aman bu konu çok hassas, bunu içimizde bütünleşerek halletmek gerekiyor. Onlar ikilik çıkarmaya çalışıyor. Zamanla komutanımız da görecek  olanı biteni)  

- (ben ziyaretleri gündeme getirdim. Arınç'a gidip 3 dakika kalma... Ben zaten gitmekten yana değildim, hiç gitmeyelim dedim. Ama bu da etkili oldu. Elini dahi sıkmadım. Uzattı hafif sıktıktan hemen sonra, haydii gibilerden elimi hafif yukarı kaldırarak çektim, dedi… 

- Bu irtica propagandasının karşısına televole kültürüyle çıktık. Onlar, propaganda yaparken, Atatürkçülük eşittir televole dediler. Medyanın bu hali nasıl düzelir bilmiyorum”

2 Aralık 2002 tarihli notta;

“ 2 Aralık Pazartesi sabahı Mehmet Beyle görüşme..  

-CHP'den 1950'lerin DP'ye karşı muhalefet yapan CHP'si bekleniyor. Olabilir mi? Bunu soruyoruz..  

- Baykal İnönü olabilir mi? Buna bakıyoruz. Ancak kimi tutumları hayal kırıklığı yarattı.

29 Kasım cuma günü Genelkurmay'da bayrak töreni sırasında tüm subaylar harbiye marşı söylüyorlar. Herkes şaşırıyor. Yener söyledi”

11 Aralık 2002 tarihli notta;

“11 Aralık  

9 Aralıkta Brifing. Katılımcıların bir kısmı uyumuş. Sadece irtica bölümünde gözlerini dört açıp dinlemişler. İki kez 15 dakika ara verilmiş  

Memet, iki tokat atıp gönderdik dedi.  

CA, bugün çok ters bir yerden girdi. Yeni şafak ve Vakit'te haber nasıl sızdı tartışması var. Bana, sen imzanı falan koyma, hedef olursun, askerin muhabiri derler gibi laflar söyledi. Benim iyiliğim için söylediğini söyledi. Ben de sadece Amerikan planını aldığımda imzamı koydum dedim..

Dün Erdal beyi aradım. Bozuk, işimiz zor dedi. Kös kös dinlediler dedi. Gül'ün birinci başkanı arama cesareti göstermesinin bile olayın yeni durumunu ortaya koyduğunu söyledi”

“GUN1202.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

22 Aralık 2002 tarihli notta;

“22 Aralık Paza   

Tuncer KILINÇ'LA TRT programından sonra saat 12.00'de görüşme... Bu kez kultukların olduğu yerde değil, daha dar oturma grubunda. Pazar günü, kimi görüşmeleri daha rahat yapıyormuş. O yüzden makamda  

Kıbrıs: Orada bir sürü itler, satışmışlar var. Adamların ulusal şuuru yok olmuş. Hayretle bunu görüyoruz. Tabii işin öteki ucu da Denktaş bir plan yapmamış. Bunca yıl işbaşındalar bir hazırlıkları olması gerekirdi. Planınız var mı diye sordum, Genelkurmayla hazırlayacağız, diyorlar. Olmadı ki.

Irak: Bizim ABD'yi üzmeden, Saddam'ı karşımıza almadan bu işin içinden nasıl çıkarız ona bakmamız gerekiyor. Şimdi ABD'den bazı şeyler isteyelim diyen var. (ben Baykal'ın canlı yayından sonra, Irak'taki işbirliğinin karşılığı olarak ABD'nin KKTC'yi tanımasını isteyelim, dediğini anımsattım.) Siz ABD'den ne isterseniz, ABD de mutlaka karşılığında birşey ister... Bunu unutmamak lazım. Bir asker dahi yurtdışına göndersek, bir asker dahi çağırsak mutlaka meclis kararı gerekir.

Ö.: Hilmi Ö. paşayla ben en samimi konuşabilecek kişilerden biriyim. 1965-66 yılıydı. Çorlu’da görevliyim. Bunlar, Hilmi Ö., Hüseyin K., Çetin D. geldiler. Havacı ayrılmışlar ama, havacı olarak çok yükselemeyeceklerini düşünmüşler, bu yüzden de vazgeçmişler, karaya dönmüşler. Ö., üsteğmen... ev bulamamış. Komutan beni çağırdı, Tuncer, Hilmi açıkta. Sen kiraladığın evde tek başına oturuyorsun. Seninle otursun' dedi. Benim de iki odalı bir bağ evim var. Komutanım, biriki gün düşüneyim dedim. Sonra olur dedim. İki yıl beraber kaldık. Bu yüzden ben ona istediğimi rahat söylerim. Bu TBMM başkanıyla görüşeceğinin basında çıkmaya başlamasından sonra, tam MGK öncesinde yarım saat kadar bir araya geldiğimiz sırada, komutanım herhalde bu ziyarete gitmeyeceksiniz, dedim. Soğuk baktı. Sen olsan ne yapardın dedi, ben gitmezdim dedim. Bunlar daha gelir gelmez türbanla gösteri yapmaya giriştiler, olmaz dedim... oteki komutanlar da gitmemekten yanaydı. Sonuçta ziyaretin çok kısa yapılması ama, medyanın çağrılarak makamın ziyarete yapıldığının açıklanması görüşünde birleşildi. Ama o sözleri de söylemedi. Kaygılarını anlıyorum ama, Genelkurmay'da kimse tek başına bir şey yapamaz. O bakımdan, rahat olun  

İmam Hatipler: Radikal'in muhabiri geldi. Konuştuk. Bunlar sohbet dedim. Bir tek imam hatiplere kızlar alınmasın görüşümü yazayım dedi. Ben de yaz dedim. O benim eski görüşüm. Bizde imam kız var mı? Bunun ardından dincilerin yayınlarına cevap vermek olmaz. Tabii bunu başkalarının vermesi gerekiyor. Genelkurmay da burayı biraz sivil görür. O yüzden pek karışmak istemezler.

MEDYA: Bu medya ile ilgili mutlaka bir şeyler yapılmalı. Böyle gidemez. Bilmiyorum, toplayıp konuşmalı mı... Önümüzdeki günlerde belki öyle bir şey yaparız.   

Gül'e: Ben senin yerine olsam, karının örtüsünü çıkarırım. dedim. Kendi kararı dedi. Ben de insan karısına hakim olamaz mı dedim. Bunlar bize iyi yaklaşmaya çalışıyor ama, değişmediler  

Erdoğan: Ona da AB'ye gidiyorsun, onların ikiyüzlülüğünü yüzlerine vur dedim. yapamadı. Bunlar AB'yi kullanıyor. AKP iktidarda bölünür diyorlar. Öyle emareler de var ama bakalım  

Ağar: DYP'nin başına geçti ama toparlayabilir mi bilmiyorum. Bana kalırsa zor toparlar. örneğin, sizin taban onu teper..”

“Aynı gün Kara Kuvvetleri Komutanı aradı... 

Önce yoldan sonra bürodan konuştuk.  

Irak konusunda: Türkiye'nin uzun vadeli çıkarlarına bakmak gerekir. Bugün için savaşa hayır demek kolay. Ben de hayır diyorum. Savaşı kim ister. Ama biz girsek de girmesek de olaydan etkileneceksek, bunun için hazırlık yapmamız gerekir

Klasik müzik konusunda hafta içinde Hürriyette röportaj çıkmıştı. Bugün de bizde çıktı. o iyi mi oldu kötü mü diye tartıyor..

Menemen olayıyla ilgili bir bildiri yayımlanmış. Bildirinin neden çıkmadığını sordu. Sadece Vatan'da varmış. Araştırdım. Bildiri Hasan Tahsin sitesine konmuş. O sitede gören almış. Gazetelere fakslanmamış. Bunu hemen kendisine bildirdim. Az sonra bildiri her yere fakslandı..”

26 Aralık 2002 tarihli notta;

“26 Aralık perşembe 

YAŞ toplandı. 7 irticacı atıldı... 27 Aralık cuma günü haberi aldım  

YAŞ'ta 1.5 saat tartışma yaşanıyor. Gül ve Gönül, atılmaya karşı çıkıyor. Bizim tabana mesaj oluyor. Aleyhimize oluyor diyor. YAŞ'ın 21 üyesi var. Başbakan ve Savunma Bakanı sivil. Ötekiler askeri 

tartışmadan sonra oylama yapalım deniyor. Yapılıyor tüm askerler atılsın diyor, ikisi hayır diyor. Bu büyük olasılıkla askerin içinde bir diş sökebilir miyiz, biri hayır der mi arayışı olabilir 

bunun üzerine, YAŞ kararları yargıya gitmediği için bunun antidemokratik olduğu yönünde bir şerh düşerek imza koyuyorlar 

bunu Tuncer KILINÇ'a yaveri aracılığıyla doğrulattık Mustafa ne biliyorsa yazsın' demiş. Gece de Aytaç Y. notum üzerine aradı: sen bildiklerini söyle, doğru ya da yanlış diyeceğim' dedi. Anlattım, doğru dedi, ama dedi haberin büyüğünü henüz alamamışsınız... 

9 Aralık’taki güvenlik brifinginrde, Gül'ün Özkök'ü aramasından sonra bu ikinci çıkış oldu..”

30 Aralık 2002 tarihli notta;

“30 Aralık 2002

KKK ile saat 12.04de görüşme. 12.45'te başlayabildi. İlhan SELÇUK'la. Bizden önce Gönül vardı. Yarım saat için diye gelmiş. 12.00'de görüşmesi bitecekmiş ama, uzamış. Gönül'le bu irtica işlerini konuşmuşlar. Gönül, Yalman'a, :sizin için Ahmet Emin YALMAN'IN akrabası diyorlar, demiş. Yalman, dönmeymiş de onunla ilintilendirmeye çalışıyorlarmış. Bir de, doğuda, güneydoğuda orduya dinsiz diyorlar, demiş... Bu tür propagandalara hazırlanıyorlar anlaşılan  

MB'ye: çok güvenilir bir gazeteci. Bakıyoruz, yüzde yüz güvendiğimiz bir tek o var. Ötekilere de güveniyoruz ama yüzde 60,70. Bu kadarı çok az. Çok genç ve dürüstsün ve dirayetli bir arkadaş..  

Irak: Orada biz belli miktar varız ama, çok da varız denmez. Türkmenlerin durumu önemli. Bizim bağlantı noktalarımızdan biri. Amerikalılar çok şey istiyor tabi ama bizim hepsini yapmamız çok zor olmaz yani..

Bakın şunu çok açık söylüyorum, Kuzey Irak'ta Kürt Devleti kurulursa Güneydoğu elden gider, Türkiye bölünür. Bunu açık açık söylüyorum. Ben oralarda yıllarca kaldım. Irak'ta federasyon da olmaz. Belki kantonlar şeklinde düzenleme olabilir..  

Savaş olsun olmasın diyorlar ama, savaş sürecindeyiz. Yani savaş başladı, içindeyiz... Ben öyle görüyorum. Bu petrol, enerji kaynaklarına ulaşma savaşı. Bakın, Afganistan'dan yeni raporlar geldi, orada müthiş maden ve doğal gaz yatakları varmış. ABD bu enerji yataklarına hakim olmak istiyor

AKP: bunlar değişmedi. Bilmiyorum siz ne tavsiye edersiniz. Biz dikkatle izliyoruz. kadrolaşmalarını, devlet kurumlarına zararları çok önemli bizim için. Balbay, bunlar iki adım attılar, 1.5 adım geri geldiler, yarım adım öndeler diyor ama, önümüzdeki günlerde duyacağı haber onu da geri attırdığımızı, hatta bizim bir adım önde olduğumuzu gösterecek. Bunu ben söyleyemem. YAŞ'ta yaptıkları Avrupa İns. Hakl. Mahkemesine de aykırı.. 

Yolsuzluklar: Ben işi gücü bıraktım bununla ilgineniyorum. Savaş yapmak kolay. Asıl olan bunlarla uğraşmak. Ben jandarmadan beri ilgiliyim. Engin A.'yı çağırdım, ne oluyor bankalarda anlat dedim. Anlattı... Bunları bir rapor haline getir dedim, bir ay oldu getirecek... Takip edeceğim.  

Karamehmet: Onun da bir beck to beck olmuş. Kendi firmasına kredi açmış. Bunun olmaması lazım. Fazla tanımıyorum adamı ama, fazla itimat telkin etmiyor. (bir rapor..... 

Medya: bunu ben her toplantıda dile getiriyorum. Gerekirse, biz medya kuralım diyorum. Sadece Cumhuriyet'le olmaz bu. Aydın D. geldi buraya oturdu. Gazetene para verip almam bunu bil. Hürriyeti bu hale getirdiniz dedim. O da onlar özgür falan diyor. Aydın D. bana Tuncay'ın transferinin nasıl olduğunu anlattı. Her şey dönmüş. Ciner başka bir insan. Ben onun Suriye’de fabrika kurmasına yardımcı oldum..”

30 Aralık 2002 tarihli notta;

“Yalman'dan 13.50'de ayrılıp apar topar Köşke. Saat 14.15'te randevuya. Tam saatinde oradaydık. Hemen kabul etti. 70 dakika kadar sohbet... Sağlığı iyi değil. Şeker var. Ağzı kuruyormuş, konuşmakta zorlanıyormuş. 260'a kadar çıkmış. Tansiyon var, 16'ya çıkmış. İlaçları iki katına çıkarmış ama yine de düşmüyormuş. Yüzü kireç gibi..  

AKP: Bunlar değişmedi. Hedefleri niyetleri belli. Bu düzenleme, Anayasa değişikliği tamamen kişiye özel. Kim hayır diyebilir. Soruyorum, eğer Erdoğan milletvekili olsaydı bu Anayasa değişiklikleri olacak mıydı? Hayır. Biri olacaktı desin... Referanduma mı götüreceksiniz diye sordum, siz olsanız ne yapardınız dedi. İlhan abi, siz yüce gönüllüsünüz, biraz erken. Bu hükümet zaten beceremeyecek.. dedi. CB sustu. Ben de yineledim, referandum mu görünüyor diye, o da bir şey görünmüyor, henüz toz duman dedi. Halk da olup bitenin farkında bir sürü destek telefonu, faksı geldi dedi referandum derse şaşmamak gerekir   

CB: bunlar kadrolaşma konusunda çok densizler. Çoğunu engelliyoruz. En çok Milli Eğitim. Erkan MUMCU: bak dedim, beni YÖK Başkanını savunmak durumunda bırakma. O kadar söyledim yani... Eğitim bir felaket. Üniversitelerde eğitim, lise düzeyine indi. Öğretim üyesi kalitesi de öyle. Devrim tarihi dersleri verip, 13 Ekimin ne anlama geldiğini bilmeyen var...

CHP yardım etse daha kolay olacak. Baykal'a kopya da veriyorum. Örneğin, 10 Kasımdaki toplantıda hukukun kişiye özel olmaması gerektiğini söyledim. Bence CHP 1999'da değil, 2002'de bitti. Bunca elverişli ortama rağmen bu sonuç başarısızlık..

Medya uzun uzun konuşuldu. İlhan abi cumhuriyetin ilişkilerini anlattı. Tatmin olmadı, aman dedi, gazetenin bağımsızlığına gölge düşmesin. Bir kez daha anlattı. Yine, İlhan bey bunlar işadamı, ne yapacakları belli olmaz dedi. Bu kez İlhan abi bana döndü, Balbay sen ne diyorsun anlat dedi... Ben de en az zararlı bu. Yapmak şarttı gibi şeyler söyledim

Irak: ABD çok şey istiyor ama bunların çoğu olmaz. Bu uluslararası oydaşma şart. Hep bunu söylüyoruz. Ben bunu Bush'a da söyledim. 22 Kasımdaki Prag zirvesinde söyledim... Orada liderlerden iğrendim. Bunlar dışarıya ne derlerse desinler, güçlü olana ayrıca bağlanıyorlar. İçeride hep onun yanında yer alıyorlar. Bize karşı da öyleler. A ülkesi, biz sizin yanınızdayız asıl B'ye dikkat edin diyor. B, asıl biz sizin yanınızdayız ama A'dan ters çıkış olur diyor. Ben de yüzlerine bunu söyledim... Kopenhag'a gitmemeye Güney Afrika zirvesinde Prodi ile görüştükten sonra karar vermiştim. Prodi, bizim kamuoyumuzu hazırlamamız gerekir, dedi. Ben anladım. Irak'ta her şeye evet demeyiz. ABD'nin dediklerinin tümü olmaz. Orada sağlam dururuz...”

30 Aralık 2002 tarihli notta;

“Saat 16.00 Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR'la makamında görüşme... 75  Dakika   

Necip HABLEMİTOĞU'nun KÖSTEBEK adlı basılmamış kitabının fotokopisini ve Ergun POYRAZ'ın PATLAK AMPUL kitabıın verdi. Bir de La Traviata oyunuyla ilgili yazısını verdi. Çok ilginç, militanca bir yazı...  

Medya: çok yakınıyor. Nasıl böyle oldu diyor. Anadolu Basınıyla ayrıca ilgilenme kararı aldı... Öteki gazetkelerden olumlu olanlarla görüşmek istiyor

Irak: Hani bir şarkı var ya, kapıldım gidiyorum bahtımın rüzgarına, durum o.  Kapıldık bir rüzgara gidiyoruz. Uzun ince bir yol bu. ABD kararlı. Ben ABD elçisine seçimden önce öteki binada, AOÇ'yi gören binada her şeyi açık açık söyledim. Bakın dedim, siz bölgede haritayı yeniden düzenlemek istiyorsunuz. Bu girişim TC'yi bölebilir. Ama bizim tarihimiz çok derindir, bölerseniz bu derinliğin içinde kalırsınız. Siz de çok zarar görürsünüz... Bunlar böyle. Ama istedikleri hemen olmaz.

AKP: Bu köpekler yapmak istediklerinden vazgeçmeyecekler. Mümkün değil. İki uç var, hemen erken hareket etmemek gerekiyor. Edersek bir karmaşa olursa hemen bundan yararlanmak isteyebilirler. Ama geç de kalmamak gerekiyor. Çok hassas bir denge... Dikkatle izliyoruz. En büyük kadromuz kadrolaşma girişimleri. Çok hızlı çalışıyorlar. Mesela Haşim K. gizlice İçişleri Bakanlığına geliyor, Anayasa değişikliklerine katkıda bulunuyor. Neden yapıyor? Onlardan..  

YAŞ: Bunlar YAŞ'ta bir şey yaptı. Bu hiç önemli değil. Biz onu hallederiz. tartışma çıktığında.. Hemen çağırdım evladım dedim, bu 7 dosyaya ek yok mu biraz daha ekleyin, şöyle 20'ye yaklaştırın dedim... ama masum kişilerse atmak da olmayacaktı, o yüzden orada bıraktık. Biz bir dahaki sefere bu rakamı 3 katına çıkarırız görürler... 

Bunu hallederiz asıl olan kadrolaşmalarına engel olmak 

Ben olabildiğince insanları cesaretlendirmek istiyorum. Mesela Yaşar YAKIŞ'IN karısı AKP nedeniyle ayrılmış. Arkadaşlara faks çekin dedim. Cesaretlendirin. bunu yapacağız. Topumu dirileştirmeye çalışacağız.. Başarırız buna inanıyorum. Halkımız bu kadar da boş değildir. Öyle düşünüyorum. Zaten bunlara oy verenlerin tümü irticacı ise bırakalım gitsin. Ama değil. Her şeye rağmen 1919'dan kötü değiliz..

Ben çağdaş giyim esastır diye broşürler hazırlattım, gönderiyorum. Atatürkün zamanında kadının özgürlüğünü, giyimini gösteren fotoğlaflardan broşür yaptırrdım. MGK'da hiç yeri olmadan, lafım kesilmesin diye çıktım irticayı konuştum…  

Bunları orta vadede parçalayabiliriz... Asıl iş CHP'de. Onların bir şeyler yapması lazım. Onlardan uygun olanları cesaretlendirmek lazım”

29 Aralık 2002 tarihli notta;

“29 Aralık Pazar   

Akşam İlhan SELÇUK geldi. Baş başa her şeyi konuştuk  

Askerler: her şey için erken. Eğer içte bir çatlama olursa hangi tarafın önde olacağı belli olmaz. Ben bu işlere hem 9 Mart 12 Mart açısıandan bakıyorum. Ne olacağını kestiremezsin, birden dönenler olur. Zayıf kalan taraf da tasfiye edilir. Ortada henüz bir şey yokken çıkış yapmak yanlış olabilir. Orduyu yalnızlaştırabilir.  

Gazete: İyiye gidiyor ama atılım yapmamız lazım. İbrahim hala Yazı işleri Müdürü gibi. Genel Yayın Müdürü gibi değil. Çok açık söylüyorum, eğer başarı kazanamazsak parayı koyan kişiler, hani derler ve yeni yöneticiler getirmek isterler. Gözünüzü seveyim... Bir atılım grubu oluşturun. İçinde İbrahim, Salim, Emre K., Orhan B. olsun, sen ol... Atılım yapmamız lazım... Satış 43. biraz yükseldi ama, 36'ları görmüştük..  

Ben: Şimdi sen Ankara'nın dışına taştın. Buraya sığmıyorsun. İstanbul'a gelsen de olmaz. Burayı ne yapacağız. Burada ilişkilerin de çok iyi oturdu. Ama İbrahim'le iyi konuşun, açık konuşun, her şeyi konuşun..  

CA: Bu Demirel kitabını yazmakla iyi etmedi ya. Olmaz. Sen yanına danışman olarak git, herşeyi yaz..  

Şükrü S. belki oturur ha... Henüz oturmadı. Yakup'u ne yapalım? Ben ilişmeyelim deyince, tamam ilişmeyelim   

Senin büroda da baya gençler yetişti. Bir daha geldiğimde hep beraber yemek yiyelim”

“GUN0301.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

8 Ocak 2003 tarihli notta;

“8 Ocak Çarşamba 

Basın kokteyli... Özkök'le uzun uzun konuşma.. 

Konuşmanın içeriğini biraz az bulmuşlar... 9 Ocakta Erdal ŞENEL'in katıldığı yemek... Anayasanın 125. maddesinin değişemezliğinin konması istenmiş..

3000 bin subay astsubay irticadan sakıncalı... Harb Okullarında yüzde 80 oruç tutanlar... bunu azaltmanın yolu nedir, diye bakılıyor..  

12 Eylülde dini bütün, eşi kapalı aile çocukları aranmış subay olmaları için. Sonra onları atmışlar. Onlardan kalmamış. şimdikiler farklı..

YAŞ çok sert geçmiş.  

Özkök: Sizi anlıyorum, tabanınızı da anlıyorum. ama..  

Gül: Gündemi ben yapmak istiyorum  

Askre-yapamazsınız

Gül- neden  

Ask- yasa böyle... Gündemi Genelkurmay Başk yapar  

Gönül- (yşansıdan sonra) ben size hak veriyorum ama, bunlar yargıya gidebilmeli. Disiplin çok önemlidir... Ama yargısız olmaz... (Gül o sırada konuşmuyor)  

Doğan- (tartışma alevlenince) eğer niyetiniz 28 Şubatın intikamını almaksa pişman olursunuz. Bunun hesabını size sorarız.(Başbakana sen diye hitap ediyor)  

Doğan konuştuktan sonra komuta kademesi hariç komutanlar 11'i birden el kaldırıp, konuşmayı destekliyoruz, diyor”

16 Ocak 2003 tarihli notta;

“16.  

Selçuk beyy... Korlar, ikinciyi aramışlar ve biz BİRE çıkmak istiyoruz demişler. O da, önünüzde rütbeler var, geleceğiniz var, yakmayın, ben sizin yerinize gerekenleri söylüyorum, demiş. ikna olmuşlar..  

- Belki de cumhurbaşkanı olma hayali var birin. Ona yormaya başladı. Ben de Mustafa B. de benzer beklentide dedim.  

-Yazı etkili olmuş. iki, etrafına bakıp bu ne nasıl yorum falan demiş..  

-İçerde, Osmanlı döneminde Enver Paşaları Almanlar kontrol ediyordu, şimdi de bizim biri Amerika yorumu

-Artık tespit ettik, aradaki haberleşmeyi bir Tuğg. sağlıyor. Onunla da Akif  GÜLLE, Diyarbakır mv. atılacağını hissedince emekliliğini isteyen..  

- Bir numara Kıbrıs’ta da istediklerin yapsınlar havasındaymış, etrafı durumu anlatınca, tamam demiş”

Ocak 2003 tarihli notta;

“İS'le Aydın D. dün Uğur D.'ın onuncu yıl kokteyinde buluşmuş. Ağırlamışlar. Hava iyiymiş... Önümüzdeki günlerde ortak yemek…  

İS bunları buluşturmak lazım. Karteli kırdık, şimdi de bunların arasını bulmak lazım' demiş..  

-İS aradı, 27'sinde gelecek. Randuvular al dedi.”

13 Ocak 2003 tarihli notta;

“13 Ocak pazartesi günü 

Baykal, komutanlarla ayrı ayrı görüştü. Şener ERUYGUR  

- Bunların kafasının bir tarafı çürümüş. Bunların normal olması, normal kararlar vermesi mümkün değil. olanaz... Baykal’a da söyledik., siz yüzde 65'siniz dedik..  

Bunlarla yılmadan mücadele. Biz jandarmaya gönderdiğimiz dergide çağdaş bir hayat için mücadele ediyoruz..”

23 Ocak 2003 tarihli notta;

“23.1.0

- Fatih, H.Ç.'den randevu istemiş. Bugün saat 17.30'da görüşme. HÇ beni aradı, sıcak bakıp bakmamayı sordu. İY'de yanındaydı. Bugün Fatih aradı  

-Aslında ben seninle ne yapacaksam yapmak istiyorum. Bunu bil. Bana doğru adres söyle. Sen ne istiyorsan, nerede çalışmak istiyorsan. Ankara’ya geleceği konuşalım..

H.Ç. aradı yeniden. Seninle konuştuğumu Fatihe söylemeyeceğim dedi. İ.Y.'le, H.Ç. Mustafa P. yemek yemişler. Pamukoğlu, Ciner gazeteyi ele geçiriyor. İşlem tamamlanınca, M.B., İ.Y., H.Ç. atılacak. Böyle konuşuyorlar, bilginiz  olsun demiş..

Aslında iş bana bakıyor gibi.. İ.S., aslında T.Ö.’ye olumsuz bakılmamasını istemiş. İyi oğlan demiş, hem bize bu iş bitti diyor. Hem sonradan iyi oğlan diyor. Karamemetle konuşmuş, bunu biraz erteleyelim demiş. Onlar da olur demiş. TÖ bunu istediğini kendisi söylemiş”

27 Ocak 2003 tarihli notta;

“27.1.0 pazartesi 

Saat 18.00'de Şener ERUYGURLA görüşme... 19.10'a dek. Komutanlık kapısından, meclisin karşısından giriş. Jandarma heykelleri... Döner merdivenden çıkış. Görüşme..  

ABD: Görüşmelerde çok açık konuşuyorum. Bize bir türlü operasyon sonrası planlarını söylemiyorlar. Yazılı verin diyoruz yapmıyorlar. Ben onlara Türkiye'nin nasıl kurulduğunu anlatıyorum. Dikkatle dinliyorlar. Bu ülkeyi böldürmeyiz diyorum.. Büyükelçi geldi ona dedim ki biz eğer çok zorda kalırsak delilik de yaparız. Ne yapacağımız belli olmaz. Eğer bülünürsek, siz de altında kalırsınız… Gerçekten söylüyorum. Türkiye parçalanırsa, ABD altında kalır. Bunların niyeti petrol. Bu belli oldu.  

AKP: Bunların kafalarının bir bölümü çürümüş. Bu yüzden bunlardan sağlam fikir çıkmaz. Arada bir iyi fikir gibi görünse bile mutlaka sapıtırlar. Mümkün değil. Bunları orta vadedede, hatta çok vakit kaybetmeden parçalamak lazım. Şimdi bazı emareler var ama, doğrusu onlara kesin gözüyle bakamıyorum. Biraz zaman tanımak lazım görüşü var. İyi güzel de bu zaman içinde ne tür kadrolaşma yapacaklar,  devleti nasıl yıpratacaklar, bunu bilmiyoruz. Bu kadrolaşmanın önüne mutlaka geçmek gerekiyor

Davos'a gittiler, kepazelik. Bunların derdi türbanı kabul ettirmek.. Bunlara karşı biraz sabırlı da hareket etmek gerekiyor. Şimdi eskisi gibi müdahale et.. Olmaz... (gülerek) keşke olsa, öyle bir ortam... gerekirse...yani..  

CHP: çok şey bekliyoruz. Baykal’ı dikkatli, kararlı, ne yapmak istediğini bilen bir havada buldum. Kararlı görünüyor. Dedim ki, siz yüzde 65'i temsil ediyorsunuz. Öyle davranmanız lazım... onun da kendine göre değerlendirmeleri  var  

MEDYA: çok önemli nasıl bizim tarafa çekilir bakmak gerekiyor. Bu sizce nasıl olabilir... Tuncay ÖZKAN geldi buraya. Nasıl biri tam olarak bir not veremedim. cumhuriyette yetiştim dedi.  

İtrica Operasyonu: Bu İstanbul Sultanbeyli deki operasyon. Önce alt ediyorlardı, neden dedim, üzerine gidin. Gittiler. 

Biz bunlara karşı sağlam duracağız. Ama toplumun da sağlam durmasının yolunu bulmak onları birbiriyle irtibatlandırmak lazım..  

Bir dosya ve CD verdi.. 

İlhan abi Cumhuriyette olanları, ittifakları, Akşam-Sabah Grubu ile kurulan ilişkileri anlattı..

Suriye ile ilişkiler iyileşmiş. Türkiye aleyhine bir film varmış, onun kaldırılması için rica etmişler kaldırılmış”

28 Ocak 2003 tarihli notta;

“28.1.0 salı  

Cumhurbaşkanı ile görüşme... 15.35-16.55 arası. Randevu 15.40'ta idi. gelir gelmez hemen aldılar. Bu yüzden 5 dakika erken başlamış oldu. Bizden önce ANAP Genel Başkanı Ali T. Ö.'le randevusu vardı. 30 dakikayı geçmiyordu..bize ucu açık randevu verdi... istesek daha da kalabilirdik..

İlhan abi devlet hizmetini çok iyi yaptığını, üstüne CB. görevinin de iyi gittiğini söyledi. CB, yok dedi bu kadarı fazla oldu. Aslında bu fazla oldu. İşte verildi görev yapıyoruz. 3 yıl 5 yıl yapacağız... İlhan abi, belki devamı olur deyince de, kesinlikle başka bir görev almayacağını söyledi.. Karşılıklı gülüşmeler..

AKP: bunlar tam takiyeci. Bana geliyorlar, sayın cumhurbaşkanım çok haklısınız diyorlar, biz de inanmış gibi yapıyoruz. Abdullah GÜL geldi. Açıkça söyledim, bakın dedim, değil 363, 550 kişiyle gelseniz dahi yapamayağınız şeyler var. Bunu unutmayın. Devlet çarkını olumsuz etkilemeyin, dedim. Dikkatle dinledi ama, yine bildiklerini yapıyorlar 

Kadrolaşma konusunda çok dikkatli hareket ediyorum. Ne yapıyorum? En az kötü olanı tercih ediyorum. Yapabildiğimiz o. Birini alacaklar yerine gelen kişinin kim olduğunu ayrıntılı olarak inceletiyorum. Bilgiler geliyor, hakkında olumsuz bir şey varsa olmaz diyorum. Bundan hiç kuşkunuz olmasın. Bunda sonuna kadar direneceğim. Burası o konuda sağlam duruyor...(ben kuşkuşu gibi bakınca) kesinlikle sağlam. Kuşkunuz olmasın..

CHP: CHP malesef dolduramıyor. başarısız bence.. Zaten bu ortamda aldığı oy da başarısız. Genç Parti kadar olamıyorlar.  

MEDYA: İlhan abi anlattı. Cukurova, Ciner... Çok dikkatli olun. Sözleşme yaparsınız ama, öyle bir inceliği olur ki, kritik bir anda işin içinden çıkamazsınız. Buna dikkat edin. Ben ne hukuki anlaşmalar gördüm. Çok sağlam gibi duruyor ama, bakıyorsunuz iş içinden çıkılmaz hale gelmiş

Anayasa Mahkemesi: Sayın Balbay pazar günkü yazınız çok ağırdı. Yargının bu hale gelmesini istemezdim. Eğer bunlarla ben karşı karşıya kalsam o gün istifa ederdim.

Görüşme sonrasında Şov TV binasında Karamehmet ve kurmayı Osman B.'le görüşmeye gittik. Bana, sen de gel, adam görsünler' dedi. 10 dakika kaldım. Karamehmet ilginç bir kişi. Mutevazı oturuyor. BDDK ile anlaşma olursa, işlerine bakacaklarını söyledi. Irak'ta petrol sahaları varmış... Boğazın yerine geçecek bir boru hattı düşünüyorlarmış. Gemi alıp satacaklarmış... Medyada  ilerleyeceklermiş..”

29 Ocak 2003 tarihli notta;

“29.1.0 salı  

Sabih KANADOĞLU ile görüşme.  

AKP: felaket... Bunlarla bir yere gidilmez. Ama daha kötüsü bunların yapacağı olumsuzluk nedeniyle birilerinin (askerlerin) sabırsızlanması ve bir şey yapması. çok uzun gidemez..  

Cumhurbaşkanı: sabah beni acil çağırdı. Çok sağlam bir kişi. Burası benden sonra da sağlam olacak. Mayısta emekli oluyorum. Senden sonra gelcek kişiyi CB sececek. Sağlam arkadaşlar var  

Askerler: Şener ERUYGURLA görüşün. Sağlam... j başkanları sağlam mı? Sağlam..  

TC Başsavcılığı: bunun Türkiyeye gelmesi lazım. Bu yasa benim için değil. Ama bu hükümet kabul eder mi? bilemem..  

Medya: cumhuriyetin kendisini koruması lazım. İlhan bey, söyledikleriniz yaptıklarınız geçmişinizle biraz ters gibi ama, cumhuriyet için şart anlaşılan.. Aman dikkat edin ben bu medya patronlarının hiçbirine güvenmiyorum.  

Yargı: Yargı bir felaket. Hani diyor ya Özdemir ASAF, bütün renkler aynı anda kirlendi, birinciliği beyaza verdiler. Biz beyazız. Bizim kirlenmememiz lazım. Ama hem Anayasa Mahkemesi hem Yüksek Seçim Kurulu tarihin hiçbir döneminde bu kadar kötü olmamıştı”

30 Ocak 2003 tarihli notta;

“30.1.0 Perşembe  

KKK Aytaç YALMAN'LA görüşme... Önce 10 dakika sohbet sonra karavanaya. Çatıdaki Marmara Salonuna geçtik. Uzun bir generaller yemekhanesinin ötesinde. Kayu sarı kahve ağırlıklı renkler çok şık 

Salonun önünde yemyeşil küçük balkonumsu yer. Duvarlarla deniz kıyısı ve insan resimleri... Ressamlarını okuyamadım havuç maydonoz çorbası, levrek, özel patlıcan... tatlılar..  

Almanya gezisi: Bu gezimi sizinle paylaşmak isterim. Almanya KKK'nin davetlisiydim. Hava kötü olunca savunma bakanı helikopterini vermiş. Bana, bunu sizin için yaptı, çok önemlisiniz' dedi. Ben normal bulmuştum. Sonra bir sorun daha oldu, bunu da buradaki Amerikan komutan çözdü. Herkes için yapmazlar dedi. Bana da normal gelmişti. Almanya Türkiye'nin AB'yi kişiliğini yitirmiş olarak girmesini istiyor. Fransa ise ulusal değerler bozulmadan girilsin, eklemeler olsun istiyor. Almanya ile Fransa AB'nin nasıl büyüyeceği konusunda anlaşamadı. Almanyanın büyük bir askeri gücü yok. Küçük güçlerle sorunlara müdahale edebileceklerini düşünüyorlar. Askeri güçle desteklenmeyen bir politikanın geçerliliği de yok. Türkiye'nin ne ABD'ye teslim olmasını ne de tam AB içinde yer almasını istiyorlar

Medya: modeliniz güzel, oturmuş olmasına sevindim. Ama dikkat edin. Hatta onları kendi yanınıza çekmeye çalışın. Medyanın kesin adam edilmesi lazım. Burada işbirliği yapmamız lazım  

AKP: Bunların kesin bölünmesi lazım. Bu kadar bütün bir parça olmaz. İçlerinde değişik sesler var. Bu bize de geliyor. Erdoğan gelince daha da gerginlik olacak. Öyle tahmin ediyorum. Erdoğan devleti tanımadan konuşuyor. GÜL da YAŞ'ta askerlerle tanıştı. Orada ciddi bir hata yaptılar. Anayasaya karşı çıkmış oldular..

Bizimle uğraşıyorlar. Benim aleyhime, ordu aleyhine, dinsizdir demeye çalışıyorlar. Ama halk bunları yemez diye düşünüyorum  

CHP: Deniz beyin kendine göre hesapları var. Ben şunu gördüm, CHP'liler devlete çok yakın durursak oy kaybederiz havasında görünüyor. Sezdim bunu. Mesela son görüşmemizde bir şey dediler sonra verdiği demeçle bunun tersine düştü. Ben ona açık açık her şeyi söyledim. sizden çok şey bekleniyor dedim..  

CB: ona çok saygı duyuyorum. Kendisine de söyledim. TSK olarak sizinle gurur duyuyoruz, sizin gibi bir CB ile olduğumuz için çok mutluyuz dedim. Görüşlerimizi kendisine açıkça söyledim. Yalnız olaylara sadece hukukçu gözüyle bakıyor. Olmaz ama kadrolaşmada falan çok hassas..

Irak: ABD'nin hesabı kesin işi bitirmek. Bir günde bitirmek... 1 Şubat 03 tarihli yazım, onun söylediklerinden esinlenerek... Meclis işin en kritik ayağı. Bakalım orada ne olacak. Biz şu değerlendirmeyi kesin yapıyoruz, eğer K. Irakta bir Kürt Devleti olursa bu domino etkisi yapar ve bizi de etkiler. Buna izin vermeyeceğiz

Kıbrıs: Gittik Denktaşa destek verdik ama, şu da var ki, Denktaşla toplum arasında bir uzaklık oluşmuş. Bu çok acı. Ortada gezinip duran bir başbakan bir hükümet var. Etkinliğini yitirmiş. Muhalefet gelişmeleri belirliyor. Böyle olmaz. Tabii muhalfetin küstahlaşmasında AKP'nin rolü var. Onlar Erdoğanı dinledikçe cesaret alıyor... Abdullah GÜL bir paketle adaya gidecek. Bir harekat yapılacak. 28 Şubattan sonra ne olacağına karar vermek gerekiyor”

“GEKU.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

28 Mart 2003 tarihli notta;

“Yaşar B.'la 28 Mart Cuma günü saat 17.00'da karargahta görüşme.  

Karargaha girişte her zamanki gibi tam karşıda Atatürk... Onu geçince meclis'te Atatürk, onu geçince yine meclis önünde Atatürk, onu geçince tam karşıda yine mareşal üniformasıyla portre Atatürk.  

Bekleme odasında Kıbrıs Güvenlik Komutanlığının gemi, üzerinde Kıbrıs'taki birliklerin bulundukları yerleri gösteren bayraklar yelken gibi işlenmiş...  

Camlı bölümde Osmanlıdan bu yana asker üniformaları... Duvarla sanırım 30 Mayıs 2001'de çekilmiş Kıvrıkoğlu'nun da olduğu genelkurmay önünde toplu hatıra fotoğrafıl.  

Kısa bir giriş sohbeti... Kasımpaşa'dan önce Sultahanmet önemlidir. Benim dayım eski kabadayılardandı. Biz Sultanahmet'te büyüdük.  

- Sizin bu yazı çok ciddi bir durum. Bu orduyu çatlatır. Çatlatır. Çok ciddi. eğer altta böyle bir durum öne çıkarsa TSK bundan büyük yara alır  

- Ben komutanı 1970'lerden beri tanıyorum. Beraber çalıştık, ayrı yerlere gittik, yine çalıştık... komutan öyle biri değil.  

- Yazdıklarınızın yüzde 95'ine katılıyorum. Ama bu Aziz A.'le görüşmesi yok. Sadece bir kez, 3 Kasım seçimlerinden sonra Erdoğan ve Aksu'yla geldi. O kadar. Ben buranın muhtarıyım. Siz bana 3 yıl önce burada şöyle bir görüşme olmuş deyin ben hemen çıkartır, bilgisayara bakarım. Öyle bir görüşme yok. (ben, görüşme, karargahta değil başka yerde olmuş, deyince)... aaaa, eee, onu bilemem. Tabi o ayrı. Yani olduğunu sanmıyorum. Aziz AKGÜL'de Harp Okulundan gelen dostluğu doğru ama, öyle görüşme falan yapacağı bir durum olacağını sanmıyor  

- Komutan çok üzüldü. İnanın çok üzüldü. Tyson'dan yumruk yemiş gibi oldu. Şaşırdı. Bana sordu. Ben Mustafa beyi tanırım dedim. Öyle tanımadığımız biri değil dedim... Çok üzüldü. Neden, dedi.  

- Siz eğer bunu uygun bir dille, bilirsiniz onu, şöyle bir uyaklı bir şekilde düzeltirseniz, bir nebze, iyi olacak... (ben de yeri gelirse, öyle bir durum olabilir, deyip başka bir şey demedim  

- (Ben bunların kadrdolaşmasından, bunun tehlikesinden söz edince) çok haklısınız... Bunlar gitse bile kalıntıları yıllarca temizlenemez. Öyle kadrolaşıyorlar. Mücadele etmek gerekir ama, bakın 28 Şubat farklıydı. Orada bunlar hükümet ortağıydı. Öteki ortakla işbirliği yapılabilirdi. Şimdi bunlar tek başına geldiler. Öyle bir güçle geldiler. Hem 28 Şubatta iktidara geldiler 6 ay sonra ilk adımlar atıldı. Bunlar geleli 4 ay oldu. Bunun da nasıl geçtiğini görüyorsunuz  

- Bana küfredin. İstedğinizi söyleyin. Musatafa bey öyle düşünmüş der, keserim. Ama TSK'ya zarar verecek bir şey yaparsanız çok üzülürüm. Hemen duruma bakarım. Bundan TSK çok zarar görür. İçinde bulunduğumuz koşulları biliyorsuzunuz  

- Bunlarla mücadele sadece bizim işimiz değil. Bu seçmen iradesi. Bunlara oy veren 10.5 milyona da sormak lazım. Hep bize güvniyorlar. Ama nereye kadar..  

- Bugün medya desteği olmadan hiçbir şey yapılamaz. Bakın medyaya sizin dışınızda laiklikle ilgili hassasiyeti olan yayın organı yok. Artık bu konuda sizden başka kimseye bilgi notu da göndermiyoruz. (ben, kesildi, azaldı, deyince)... Evet orada bir kaza oldu. Bir hasar meydana geldi. Düzeltiyoruz, yeniden yoğunlaştıracağız  

- Aydın D. geldi söyledim. Her gün milliyetin birinci sayfasında bir türbanlı fotoğraf koymaya mecbur musunuz, dedim. Farkında değilim, bakayım dedi. Ertesi gün de birinci sayfaya Hülya A.'ın p…. koydular. Ben ille onu yap demiyorum ki  

- Bu Abdullah GÜL, Erdoğan'dan daha tehlikeli. Öyle güleryüzlü durduğuna bakmayın. ingilizcesi de gakguk ingilizcesi. Powel'la telefonla konuşuyor. Ne dediği belli değil.. 

- Benim bunlarla bir temasım yok. Eski hükümet döneminde işleri Hüsamettin ÖZKAN'la halederdik. Şimdi o yok. Öyle bir ortam yok. Hiç temasım da yok. 

- (Özkök'ün eşi Gül'ün eşinin 8 Mart davetine mesaj çekmiş, deyince) yaa, sanmıyorum. Yapmaması lazım. Bana davetiye geldi, eşim iade edelim, dedi. Öyle yaptık. Tabii o ailevi bir durum, bunun olmaması lazım  

- Türkiye'yi daha zorlu günler bekliyor. Bakın, nisan ortası AB süreci diye yeni durumlar başlayacak. Ordunun siyasetteki ağırlığına gelecekler. Oysa ne ağırlığı var. (ben, int her trbü'de çıkan reform için ordunun gerekli olduğu, yazısını anımsatınca)... ama her şey ordudan beklenmemeli. Şili Büyükelçilğinde çalışan zarif bir hanım var. Eşi Şilili. 3 Kasımdan önce korktuğunu söyledi, sonra neyse ki ordu var dedi. Ben de sana bir yumruk çakarım dedim. Güldük. Ama 28 Şubatta üniversiteler vardı, toplum ayaktaydı... Bunlar daha akıllı gidiyor, onların yaptığı hataları yapmıyor..  

- (Benim benzer sözlerim üzerine) Başbakanlıkta Kürtçü-Şeriatçı bir yapı oluşuyor. çok endişe ediyoruz..  

- (Yeri geldikçe yazıya döndü) bunu ne olur düzeltin, haberin kaynağını sormaya hakkım yok. Bizim içimizden de sabırsız arkadaşlarımız çıkıyor. Bazı şeyler yanlış anlaşılabiliyor..  

- 1960'ları, 70'leri, 80'leri yaşadık. Her şeyi gördüm. Ordunun birlik beraberliği çok önemli. Bu nedenle sizden haseten rica ediyorum”

31 Mart 2003 tarihli notta;

“31 Mart Pazartesi Mehmet Beyle görüşme  

- Elinize sağlık... Adresini buldu. Arkası gelebilir... Çetin'in ameliyat olmasının nedeni hazırlık. O güne hazırlanır... Röportajda sürekli ben emekli olacağım demesinin nedeni, bazı dedikodular çıktığı için kimseyi ürkütmemek. Ama fazla emekli olacağım, dedi.”

31 Mart 2003 tarihli notta;

“31 Mart Pazartesi akşam Fatih’le Sheraton'ın barında..  

- Kaptan sen çok büyük bir iş yaptın. Bu çok önemli. Y. paşa, bu eğer doğruysa diyor, bize de doğru söylemiyor, diyor 

- Kaptan şu söyleyeceğimi duy unut... Aydın D., Y. paşaya gelmiş, bu Ertuğrul bizi size kötü tanıttı diyor. Yerine Fatihi getirsek diyor... Y. paşa, siz demek ki Fatih'in burayla ilgisini anladınız diyor... Benim sözleşmem Haziran'da bitiyor. sonra serbestim..  

Eğer böyle bir şey olursa, sana gelir misin bile demem, tutar kolundan, beraberiz derim, haberin olsun..  

Sana çok güveniyorlar, çok seviyorlar. Ben de o kardeşim gibidir, pırıl pırıldır dedim”

1 Nisan 2003 tarihli notta;

“1 Nisan Salı, 03... Aslan Paşayla telefonda..  

- Sayın Balbay, komutan şu düzeltmeden ses çıkmadı diyor. Acaba bir yere sıkıştıramazmısınız. ( ben de görüşmenin yerini, zeminini söyledim) ooo dedi, devam etti... Ben emekliliğimi istesem bir kıyı kasabasına gitsem, buraları artık sizlere bıraksam en azından o zatın açıklamasını haberleştirseniz.”

“14NIMGK.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

31 Mart 2003 tarihli notta;

“Em. Tüm. Orhan A., 1986-87'de eğitim öğretim yılında Kuleli Maltepe ve Işıklar Askeri Liselerinde Fetullah yanlısı öğrencilere yönelik olarak başlatılan operasyonun yarım kalmasını sağlamış.. O gün Kara Kuvvetleri Okullar Daire Bakanlığı görevinde bulunmuştu. Tümgeneralliği sırasında görev yaptığı illerde irticai unsurlarla ilişkisi tespit edilmiş ve daha üst bir makama gelmesi engellenmiş. Em Tümg A., halen Fethullah GÜLEN nurcu grubunun yurtdışındaki eğitim öğretim faaliyetleriyle ilgili koordinatörlük görevini sürdürüyor. Orduevlerine girişi yasak olan Ateş'in kadın eli sıkmadığı da bilinmektedir.  

Aynı yazıda Em Kürkmaz T., Zaman Gazetesine yazıları çıkıyor. Bunun da orduevlerine giriş yasak

ABD 1998'de bir su savaşı orta doğuda. Hedef Arap ülkeleri tarafından Türkiye alınıyor. Savaşa karşılık ABD Türkiye nin yanında yer alıyor. ve Türkiye askeri güç gönderiyor. Arap ülkelerine karşı. ABD iki şey hedefliyor, bir askeri güç bulundurararak Türkiyeyi deki etkisini arttırmak. Diğeri, savaşa dahil olarak kontrol altına girmemiş Arap ülkelerine müdahalede bulunmak. Planının özü buy. İki mad6de. Genelkurmaydan da albay düzeyinde dört kişilik bir heyet tatbikata katılmış.

ABD sınır aşan sularla ilgili bir çalışması var. Böyle bir planı da iki üniversiteye yaptırıyor. O radordan sonra bu tatbikat yaptırılıyor ABD de yüzde 3 boşa akıyor, bizde 75 boşa akıyor

  Ç. Paşa Aktüeldeki yazıyı okuduktan sonra demiş ki 

- Ameliyattan önce tabancam yan tarafımdaydı. Şimdi çapraz tutuştayım

O hazır. Onunla ilgili gidişte bir sorun yok. Ameliyattan hemen önce İzmir’de ordu komutanlarıyla konuşmak, toplanmak üzere hazırlık yaptı. Orada yapacağı konuşmayı hazırladı. Bunu bilgi olsun diye, Genkura da gönderdi. Y. Paşa bir üste iletmedi. Konuşması ağırdı. Türkiye böyle gitmez, hükümet bu işi götüremiyor. türündeydi..kesin konuşmayı yapacaktı A. Paşa yap demiş..”

“IRAK17.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“10.4.0 Perşembe 17.00..  

Recep, Siirt’ten sonra Feridun Ç.'i arayıp, teşekkür ediyor. Kandil dağındaki arkadaşlara da teşekkür ederim diyor. Bunun gereğini yapacağını söylüyor bunlar PKKMK üyesiyle Osman ÖCALAN arasındaki görüşmenin dinlenmesinden elde edilen bilgiler. 

Bunun hemen ardından Adalet Bakanlığına emir veriliyor ve geniş kapsamlı bir pişmanlık yasasının çıkması için düğmeye basılıyor  

Erdoğan'ın sitelerinni tümü hackerleniyor ve İsrail bayrağı çıkıyor  

Baba İhsan A. Hizbullaha ve İrana yakın. Eskiden zaman gazetesine maddi destek sağlıyordu. Ama daha radikal düşündüğü için vazgeçti. AKP Genel Merkezini o inşa etti, ama bina onun üzerinde görünüyor tüm ihaleleri Mir Dengir Mehmet FIRAT'la birlikte dağıtıyorlar.  

Cüneyt ZAPSU, Ali BABACAN ve Yaşar YAKIŞ'a ABD'ye gitmeden önce şunu söylüyor  

-ABD, kuzey cephesi açılmazsa, 150 milyar dolara mal olacak. Bu yüzden siz 100 milyar dolar isteyerek başlayın. En çok da 75 milyar dolara düşün pazarlık için de Amerikan gemilerinin Türkiye karasularına girdiği dönemi hesaplayın.  

Yakış ve Babacan, ABD elçimizle birlikte günlerden pazar olmasına karşın Powell'ın evine gidiyorlar. Hal hatırdan sonra konu pazarlığa geliyor. P. rahatsız oluyor. Onları kovarcasına beyler, ben pazar günleri evimde iş, resmi konular konuşmam' diyor resmen odadan çıkmalarını istemiş pazartesi günü tekrar Powell'la görüşüyorlar. P. karşısında yine pazarlık etmek isteyen kişileri görünce dinliyor, ben bu tür pazarlıklarda yetkili değilim, isterseniz Bush'la görüşün. Ancak Bush'un size ne yanıt vereceğini, sizi nasıl karşılayacağını, bilemem' diyor P. ikaz ediyor. Ters yanıt verebilir diyor sonra bilinen diyalog yaşanıyor  

Yeni hükümetin kurulması aşamasında , RTE Gül hükümetinin büük bir bölümünü değiştirmek istemiş. Ancak Gül buna yanaşmamış. O sırada Ertuğrul YALÇINBAYIR’ın benim performasınımım kimse değerlendiremez çıkışını yapması üzerine RTE, A. Gülün karşı çıktığı geniş çaplı hükümet değişikliğini gerçekleştirmek istiyor. Bunu koz olarak kullanıyor bunu öğrenen Abdullah GÜL eğer benim kabinemde büyük bir değişikliğe gidersen bu durum kamuoyunda ve partide benim 58. Hükümetin başarısızlığı anlamına gelir. Yine de böyle bir şey yaparsanız partiden kendi ekibimle birlikte istifa ederim  diyor RTE de yapacağı değişikliği kendi kabinesinden bir süre sonra istifa ettirmek ya da değiştirme şeklinde yapayım önerisinde bulunmuş bunu Gül, makul görmüş. Bu çekişmede Abdullatif ŞENER'in de Gül den yana tavır koyması A. Gülün gerçekleşmesine neden oluyor RTE yaz aylarında bir değişiklik yapacak”

6 Nisan 2003 Pazar günü saat 12.30'da Genelkurmay Karargahında Aslan Paşayla görüşme... 

“45 dakika sonra, Yaşar Paşa geldi, ona günü anlatmam lazım, isterseniz bekleyin, en çok yarım saat sürer' dedi sonra ikisi birlikte geldiler..Y. Paşa, sivildi. Kırmızı ağırlıklı bir tişörtü vardı. Konu H.Paşayla ilgili yazıya geldi..  

- Söyleyin Sayın Balbay, bu medya yapısıyla bugün darbe yapılır mı? Yapılmaz. Bugün medyayı arkanıza almadıktan sonra bir şey yapamazsınız. Laikliği konu edinen bir tek siz varsınız. Öteki gazeteler her gün bir türbanlı kadın fotoğrafı koyup, neredeyse sempatik hale getirdmeye çalışıyorlar  

- Sizin yazı bizi çatlatır. Bundan endişe ediyoruz. Komutan ısrar ediyor. Görüşmedim diyor. neredeyse ikisini yüzleştireceğim diyor..  

- Biz Başbakanlık Takip Kuruluna yine bilgi belge gönderiyoruz ama, kime ne göndereceksiniz  

- 28 Şubat, öncesi... Geçmişe bakarak bir şey olmaz. İleriye bakmamız lazım. ileriye, geçmişe takılıp kalmamak lazım..  

- Uğur MUMCU benim arkadaşımdı. Buraya çok geldi gitti. Bizim arşivde çalıştı. En sevilen yazardı... öldürülmeseydi ertesi gün, pazartesi buraya gelecekti. Arşivde çalışıyordu. Öcalan'ın karısının babasının MİTE çalıştığını saptamıştı. daha derin araştırmalar içindeydi  

— Adamlar kadrolaşıyorlar. Bunu görüyoruz. Bir şeyler yapmak lazım. Kabul ediyorum ama, 28 Şubat hükümet kurulduktan 6-7 ay sonra patladı..  

(Öcalan İmralı'da, Sezer Çankaya'da tecrit. Aslan bey”)

2 Nisan 2003 tarihli notta;

“2 Nisan Pazartesi 15.30 Şener ERUYGUR'la görüşme..  

Şunu iyi bilin, MGK da şu dendi irtica böyle giderse, demokrasi tehlikeye girer.' bunu ben söyledim komutan YÖK'le ilgili ağır konuştu. O da böyle bir planımız yok dedi  

Çok dikkatli olmak lazım. (sizi Güven ERKAYA'ya benzetiyorlar) bak bu hoşuma gitti. Benden haz etmediklerini biliyorum. Bu karolaşmayı mesele yapmak lazım. Ben Diyanet İşleri Başkanını çağırdım konuştum..”

9 Nisan 2003 tarihli notta;

“9 Nisan Çarşamba...saat 14.30  

ŞEN'le görüşme... Plaka önceden verildi. Kışla havasında girişi... Hiç renk vermeyen bir düzenleme. ortada kağıt benzer hiçbir şey yok..  

-Turgay'la ilgili bizde olumsuz, özenle çalışılmış bir dosya yok. Biz bir kişi mafya tarafına bulaşmışsa, terör örgütleriyle bağlantısı var mı, ona bakarız. O yok. Ama çok muteber olmadığını siz de haberlerden görüyorsunuz. 

- Önceki kadar olumsuz bir durum yok. Ama kendisini devletin bir tarafı seviyor nedense.  

- AKP felaket kadroşalıyor. Çok hızlı. Bu konudaki tüm kaygılar doğrudur. Biz takip kuruluna gerekli bilgileri veriyoruz ama, komik bir durum tabi.. Kimi kime şikayet ediyorsunuz  

ABD bizi güvenilmez, dağınık bir ülke olarak görüyor. Çok zik zak çizdik. Böyle devlet olmaz. Ama biz işimizi tam yapıyoruz. Bu kurumu siyasetin tamamen dışına çıkardık  

Irak'la ilgili 3 diplomat konusunda biz kısa bir rapor ilettik dışişlerine. kullanmayacaksan göstereyim..26.3.2003 tarihli üç paragraf. Birincisi, kişilerin adları ve görevleri. İkincisi onlarla ilgili her hangi bir ipucu bulunamadığına ilişkin. Türkiye aleyhindde. Üçüncü, Türkiye aleyhine çalışan kişişlerin batı elçiliklerinde bolca olduğu.. altında Emre T. imzası..  

Gülenle ilgili bir sürü iddia var. Bir ara durumu kötüydü. Ama 3 aydır haber yok. bunların yatırım Türkiye'ninkine yakın desem abartma olmaz..  

Barzani Talabani... Bunlar, kullanıla kullanıla kullanmayı öğrendiler. Bize karşı İran'ı onlara karşı bizi, hepimize karşı ABD'yi kullandılar. İkisi de buraya çok geldi gitti. Bize rağmen fazla şey yapabilceklerini sanmıyorum.  

Bugün bir başkan gider yarın öteki başkan, ben bu bölgeyle bu kadar ilgili değilim diyebilir..  

Türkiyede ekonomiyi düzeltmediğiniz sürece terör bitmez. Bitti görünür yinebaşlar... Biz 3 Kasımdan önce bunu söyleyemeye çalıştık. Medya büyük sorun. Kimler kullanıyor, biliyoruz. O Sabah gazetelere bakınca kimin ne demek istediğini biliyoruz.  

Siz gelmeden önce baktım 5 yılda bizimle ilgili 15 yazı yazmışsınız 10'u nötr, 5'inde bizi tırmalamışsınız.”

“23NISU1.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“21 Nisan 2003 pazartesi günü 

Emin Ç. ile birlikte Şener ERUYGUR'la yemek. Beşevler, Anıttepedeki Jandarma Tesislerinde.. Başlangıçta imam hatip okullarına ve irtica yuvalarına operasyonlar. Bazı videolar gösterdi. Bunlarla kararlı mücadele. Ç. biri sordu. O da bunlar önemli değil, bir blok olmak önemli dedi. İleri gidene biraz dur, geride kala yürü diyeceğiz ve bir blok olarak ilerleyeceğiz dedi.. 

Bunların azgınlığından söz etti. 23 Nisanda ne yapmak gerektiğini konuştuk. Mutlaka bir duruş göstermek gerektiğini söyledi. Olamaz dedi. Bunlar böyle dedi..”

22 Nisan Salı günü 

“Aslan G. Paşayla Tlf. görüşmesi..  

23 Nisan resepsiyonuna katılmama eğilimi... İzleme, takip, değerlendirme safhası bitti. Bundan sonra uyarı ve duruş aşaması başladı dedi. Bunun ısrarla altını çizdi.

23 nisanda Meclisteki resmi törene katılırız ama, akşamki resepsiyon özel sayılır bunu öyle değerlendireceğiz..”

23 Nisan çarşamba 

“Fatih ve ŞENEL'le Şharatonda sohbet  

- Yav biz bu işi 28 Şubatta bitirecektik. Bunu o gün üç kişi planladık, Bir,  Fevzi Ben. Her şeyi hazırladık. Bakanlar kurulunu dahi. Müsteşarları bulmak zordu onları da tamamladık. Karadayı bizi uyuttu. Az sonra dedi, hemen dedi. Hükümet devrilsin ondan sonra dedi..  

Artık gelip 10-15 yıl gitmeden işleri hallettmek gerekiyor. Üstelik o ara AB de yoktu. Kopenhag olmamıştı. Şimdi her şey çok daha zor  

Bugün durum çok kötü. Çok. Bir numara teslim olmuş durumda. Bunu lami cimi yok.   

Onunla Recep arasında hat var. Hat var. Bunlar AB yasalarını tümüyle kendi çıkarları için uygulayacak. İşte imar yasası. Apartmanların altına mescit yapmanın yolunu açacak değişiklik planlıyorlar  

Birin altı sağlam. Blok. Ama orası çok önemli.”

25 Nisan 2003 tarihli notta;

“25 Nisan cuma Şener Paşa..

- İyi oldu Katılmamamız iyi oldu ama, neler çektik, sorma... O gün Baykalı aradım. Sonra o beni aradı. Sizde bir sarsılma var dedi, ben yok dedim. Derken onlar da öyle davrandı. Olur mu canım, Atatürk’ün partisi sen oraya nasıl gideceksin..  

Şimdi bir dönem başladı denebilir. Bundan sonra uygun platformlarda gereken şeyler söylenir. MGK da da gereken söylenecek, MGK iyi geçecek. Tek neden türban değil. Ama bunlar ona indirgiyor. Yahu bunlar seks manyağı mı?  Kadını görünce akıllarına hemen açık-kapalı yerleri geliyor 

MGK de millet affetmeyecek, ne demek (Erdoğan söylemişti) onu da soracağız işimiz zor ama, bunlarla mücadele edeceğiz. 

resepsiyona 5-6 kişinin türbanlı gelmesi isteniyor. Onlar emir almış gibi türbanlı geliyor.. Balıkesir’e gittim, babam orada öğretmendi. Akçakaya köyü... Orada aynı sınıfta okuduğumuz kadınlar geldi. Bana sarılıyorlar. Anadolu insanı budur. Görseniz.”

25 Nisan 2003 tarihli notta;

“25 Nisan

Aslan GÜNER’le görüşme   

Artık izleme, takip dönemi bitti. Eğer anladılarsa iyi, anlamadılarsa yeniden söylenir. Biz bunları kapalı ortamlarda hep söylüyoruz. Ama artık kamuoyuyla paylaşmanın gerektiği bir durum doğdu. Tek neden türban değil. Kadrolaşma, Milli Görüş, siz de biliyorsunuz... Bundan sonra da gereken uygun platformlarla söylenecek  

--geri adım  

hayır.. Olamaz. Artık belli bir duruş gösterildi. Son dönemde kimileri TSK'yi başka türlü göstermeye çalıştı. Hassasiyetlerinin değiştiği izlenimi verilmeye çalıştı. Ama öyle değil. TSK bir bütündür ve hassasiyetlerini korumaktadır. 

Atatürk’ün kurduğu bu rejimi korumak bizim görevimizdir.”

25 Nisan 2003 tarihli notta;

“25 Nisan saat 14.00 sıraları Tuncer KILINÇ'la görüşme

Avrupa’dan dönüş. Orada söyledikleri. Onlara, bir olun buraya ayak uydurun diyoruz,. bunu yapmadıtktan sonra senin bana yararın yok, zararın var. 

Hürriyet ayrıca üzerime geliyor. Hali Burhan Felek söyler haber saman alevi gibidir, yanar söner ama bunlar hemen yanıp sönmesin istiyorlar. Sürekli diri tutmak istiyorlar. Halbuki söyediklerim ortada. Viyana’da halkı da çağırmlışlar. onların içinde tabi bunlar da varmış. Tabii böyle laflar olunca ben de masaya vurdum. Siz yobazsınız dedim. Bu tür şeylere alışık olmadığımız için..

Yurtdışından döndüm, baktım davetiye.. 23 Nisan. Hemen ikinci başkanı aradım, ben gelmiyorum dedim. Siz ne yaparsanız yapın. O gün Gürcistandaydılar. dönrdüyor... onlar da gitmemeye karar vermişler..

Bu yıl böyle de bakalım seneye burası sadece bizim deyip, hepsi türbanlı mı gelir.  

-geri dönüş

Yok bu aşamadan sonra olmaz artık. Bir duruş gösterildi. Bugünkü açıklamayı yapmasa iyiydi (Özkök, Baykalla görüşmemizde siyaset konuşulmadı diye açıklama yaptı)”

“28NIGUN.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

Nisan/Mayıs 2003 tarihli notta;

“Memet İLHAN’la sohbet

Her şey planlandğı gibi. 30–60 gün içinde ilk hareket. Sizin tahmininizden de öte. Çok öte. BİRİN yanısıra 59un da gitmesi gerek..

İçe kapandılar.2 aydır öyle. Aytaç paşa çok ağır konuşacak. MGKda konuşacak. Son tümce şu olsun demiş bunlar yapılmazsa kırılma yaşanır.' çok hazırlıklı gelecekler. Bunu biliyoruz. Ona göre konuşmak lazım. Aslında onlara konuşma diye de değil, doğru neyse o. söylenip tamam denmesi lazım. bunlar cevap veriyor. Öyle görünüyor

Tümüyle bir temizlik. SBF mezunu, yerel yönetimleri bilen, eğitim almış subaylar var bu son şans olabilir. Yoksa daha kötü. Tümüyle bir yenilik. her konuda.. AB sürecini de engellemeyecek bir süreç. böyle olmalı..  

Medyanın durumu bizi çok düşündürülüyor. Çoğu satımlı 

ABD ne yapar bizim harekete o belli değil. Acaba... BİR Numara en çok ona mı güveniyor. Olabilir.  

Öz ÖR, Çetin, Tamer emekli edilirse bu iş bitmiş demektir. Ya da 27 benzeri bir şey olabilir demektir. O da kanlı olur. Komlar da öyle düşünüyor.

Irakta başarısızlık, Kıbrıs’ta son durum biraz rahatlattı ama o da başarısızlık. Olay sadece irtica değil, Türkiye kayıyor bizi örnek Müslüman ülke olarak tanıtıyorlar İslam dünyasına olmaz..  

CHP’den bir şey beklenmez. Bu hareket onu hesaba katmadan yapılacak.  

STK ler orduyu çekince güçsüz kalır. Bu sistemi koruyamaz. Onlar da bunun farkında. Kemalizm’i bir ideoloji olarak gösteremediğimizi biliyorlar. Bunu söylüyorlar bize. 

İrtica zaferinden emin. Çok emin. Geliyoruz diyorlar  

Ankara’da resepsiyona katılınmadı aman Anadolu’da katılırdı. Düştü Anadolu. Belki 19 Mayısta bir genelge çıkarıp türban varsa toplantıya katılınmaması  

1-bunlar değişmeyecek

2- bir numara değişmeyecek 

3- CHP’den bir şey umulamaz

4- vakit kaybetmemeli

5-bu kez tümüyle halletmeli

MGK bir istişare yeri haline geliyor. O hale getiriyorlar. Bu kabul edilemez. Yaptırımı yok. Baktım A. paşa MGK da hep konuşmuş, ama o kadar. Yaptırımı yok”

“MILLI6.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“1- Milli Eğitim BAKANLIĞINDAKİ çalışmalar... İmam hatiplerin durumu, imam hatiplilerin bir yerlere getirilmesi  

2- İrticadan atılanların af kapsamına alınması. Öğretim üyeleri ve öğrenciler  

3- MGK'nın yapısının değiştirilmesine yönelik çalışmalar. Gen Kurm Başkanının başbakana bağlanması  

4- Önceki dönemlerde Genelkurmayın istemesiyle düzenlemeler yapılmıştı.    

5- 28 Şubat sürecinde başlatılan değişikliklerin değiştirilmesine sessiz kalkmaması gerekiyor  

6- Genelkurmay bunlara sessiz kalırken... Eski Genelkurmay Başkanları Ö. Paşayla ilişki kurmuyorlar. Görüşme isteğini geri çeviriyorlar. Emekli Orgeneraller Ö. Paşaya AKP iktidarının laik yapıyı bozmaya yönelik çalışmalarına sessiz kalmasına yönelik ağır mektuplar yazıyorlar. Özgen Paşa ile görüşme.  

7- Kuvvet Komutanlığı Arınç'ı ziyaret etmek isteyiyişi...  Sonra 3 dakika ile anlaşıldı.  

8- Tepkinin arkası gelebilir. Şu andaki aysbergin ucu bile yok. Hafif dalgalanma var. İlerisi daha farklı olabilir  

9- Ö. benim demokrasi anlayışım olabilir. ama bir iktidarın da laik yapıyı bozucu. Hali. En demokrat en anti laik yönetimde... Ben batıda çok kaldım, oradaki gibi olması..  

10- İrtica basında övgüler, Nazlı I. muhterem paşam diyor. O birine böyle diyorsa..  

11- Ramazan T. Silahlı Kuvvetler tabanında tepkiye rağmen... Acaba Ö. bu kişi DHKPC den atılmış olsaydı ne yapacaktı”

“ATES.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

24 Mayıs 2003 tarihli notta;

“24 Mayıs Cumartesi  

Atila A. aradı, bu ne dedi? Görevini yaptın dedi.  

Bir numara için: ya görevini yapar ya gider. Bunun ortası olmaz. İşin özeti budur 

Ben sizler emekli olup elbiseyi çıkarırsınız ama ben emekli olmazsınız deyince evet öyledir dedi. Gereğini yapıyor musun deyince, evet dedi. Yapılıyordur dedi. Herkes böyle gitmeyeceğini görüyor, dedi”

26 Mayıs 2003 tarihli notta;

“26 Mayıs Pazar

Kemal aradı, yalanlanmayacak dedi. En üstten en alta kadar, binlerce milyonlarca teşekkür dedi. Bu kadar etkili olacağını belki siz de bilmiyorsunuz dedi. Bugün iki üç kuvvet komutanı ile toplandı ve nelerin yapılacağını, söyleneceğini konuştu dedi. Yalanlarsa ne olur sorusuna bu beni buradan alın, anlamına gelir.'

Mayıs 2003 tarihli notta;

“16 Mayısta ve 19 Mayısta T. ERDEM geldi. 45 er dakika konuştuk. Ona ulaşanlar  

- Böyle gidemez diyorlar. Bu kez daha farklı diyorlar. Mesela, kesin çözüm için kaç yıl kalmak gerekir sorusuna yanıt arıyorlar. Bugüne kadar 2-3 yıl kalındı yetmedi, acaba daha uzun mu kalmak gerekiyor diye düşünüyorlar” demek ki bu durum tartışılıyor. Öncekiler olmadı ne olur? Geçmişte denenip başarını olunmayanı başarmak diyorlar. Aydınlanma... Güvenlik kavramının içine her şeyi koymak? Enflasyon da güvenlik kavramının içindedir, ekonomi ülke güvenliğini ilgilendirir... Aydınlanma hareketini başarıya ulaştıracak, bugünkü olumsuzlukları kökünden silip süpürecek bir durum. Gidiş, bundan sonraki adımların CHP’siz atılacağını gösteriyor gibi.”

29 Mayıs 2003 tarihli notta;

“29 Mayıs

Kemal’le sohbet ettik. Milat oldu. Gerçekten milat oldu. Her şeyi hızlandırdı. İyi oldu. Genel değerlendirme böyle. MGK, Irak ve AB çok konuşuldu. AB daha yoğundu. 8. madde, Kürtçe Propaganda, Kürtçe Yayın, İbadethane... Konularında çekişme”

“MIT.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“30 Mayıs 2003 Cuma günü MİT Müsteşarlığında yeme

Şenkal A. (ŞA), Emre (EM).... İlhan SELÇUK (İS), İbrahim Y. MB  

Konutta... Güzel bir salon. Alman kurdu köpekleri arada dolaşıyor. Koklayıp gidiyor. Sonra gezdirmeye götürdüler. Tablolarda deniz, ara, yarımada ağırlıklı. Güzel biblolar vardı... İki tane büyük Benjamin salonu süslüyordu. Ağaç gibiydiler.  

Beyaz koltuklara oturduk. İçecekler söylendi. Daha birkaç dakika geçmeden ŞA konuya girdi efendim bizim sizi çağırma, görüşme nedenimiz hazırlanmakta olan yeni yasa. Buna pişmanlık yasası adını taktılar ama öyle adlandırmak istemiyoruz. Şu anda güçlü tarafız. Nasıl bir adım atarsak atalım bu ödün olarak değerlendirilemez. Bizim bir lütfümüz olur. Burada endişemiz, şehit anaları ve benzer kesimlerin tepkisi. İşte bu noktada medyaya gereksinmemiz var. Beni hükümetler ilgilendirmiyor. Türkiye'nin durumu ilgilendiriyor. Biz nasıl geçmişte olanlardan ders aldıysak, terör örgütü de aldı. Yeni bir terör dalgası başlarsa bu kırsal kesimde olmayacak. Metropollerde olacak. Aponun yakalandığı dönemde 60'ın üzerinde kendini yakma eylemi oldu. Bunlardan 30'dan fazlası ölümle sonuçlandı. Demek ki, intihar eylemcisi bulmakta zorlanmayacaklar  

- Burada hükümetin durumu bizi doğrudan ilgilendirmiyor. İktidarda o olmuş, AKP olmuş bu olmuş ilgili değiliz, biz ne yapıp edip teröristleri eritmek istiyoruz. En uygun konjonktür budur diyoruz  

İS- ben buraya karamsar geldim. Bugün Turhan'la da konuştuk. O da diyor, memleket ayağımızın altından kayıyor. Bana göre asıl tehlike irtica. Bunlar devleti ele geçiriyorlar. Sonra bu yasa yanına başka sağlamlaştırıcı şeyler eklemeden bir işe yaramaz ki...  

ŞA- İlhan Bey, ben sizin kadar karamsar değilim. Bunları biz tanıyoruz. Türkiye'de çark tersine, önce ben sonra partim en son ülkem. Oysa bunu tersine çevirebilsek... İnanın bunlar da öncekilerden farklı değil, önce kendilerini, ceplerini düşünüyorlar. Yolsuzlukla mücadele edeceklerdi ne oldu? Yok. Bunlar da çıkar peşinde. İdeolojiyi öne aldıkları falan yok. Haa tabii kadrolaşma önemli bir tehdit, bir şey bilmeyen insanları olmadık yerlere getiriyorlar... Bana göre laiklik tehlikesine karşı en büyük güvence Türk Silahlı Kuvvetleri. Ama inanın bunlarda öncelik ideoloji değil, kendi Bekaları. Kadrolaşma ciddi sorun, diyeceğim bir şey yok. Ama bunların çoğu bir yere gelmek isteyen insanlar. Bakın bana neler dediler, Mesutçu dediler, adamı dediler... Adamı birkaç kez ya gördüm ya görmedim. Bir atanacağım zaman Londraya çağırdı, otel odasında konuştuk, o kadar.  

MB- Öcalan buna ne diyecek  

ŞA- (gülümseyerek) tabii bunu yazmayacağınıza inanarak söylüyorum... O da buna ikna edilecek. Bunun ön emareleri var. O da zaten bugünler için tutuluyordu. Siz Öcalan'ın getirilişinin 7 dk. Bölümünü izlediniz. Geride 1,5 saatlik bölüm var. Oralarda neler diyor. Beni istediğiniz gibi kullanın diyor. Aman buradan aşağı atmayın diyor.  

MB- Öcalan Avrupa ile dışarıyla istediği gibi haberleşebiliyor mu  

ŞA- tabii haberleşiyor. Avukatlar gelip gidiyor. Aslında iyice entelektüel oldu. 150 kadar kitap okudu. 

MB- Belki daha önce okuduğu kitapların toplamı bu kadar değildir. Bir de Almanların bir girişiminden söz ediliyor. Almanya, Öcalan İtalya'dayken iki diplomat göndermiş, bundan lider olur mu baktırmış. Olmayacağına kanaat getirince peşine düşmemiş.  

ŞA- Yok böyle bir şey. Almanya kendisinden korkuyor. Biliyorsunuz, Öcalan yakalandığında en çok eylem Almanya'da oldu. Onlar kendi kamu düzenlerini her şeyin önüne alıyorlar. O etkileniyorsa, adamlara hiçbir şey yaptıramazsın

Şimdi biz ABD ile Irak'ta komşu olduk. Dediğim gibi bu girişim kime yarar yaramaz hiç ilgilenmiyoruz. Örneğin, Öcalan'ın getirilişi Ecevit'e yaramıştı. Burada da olumlu şey olursa Erdoğan’a yarar, ama asıl olan bu teröristlerin eritilmesi. Buna bir ad bulalım, pişmanlık demeyelim.  

MB- Evine dön olabilir.  

ŞA- Olabilir, biz eve dönüş dedik... O da olabilir.  

İS-Bu güzel bir ad.  

MB- Irak'ta nasıl bir düzen kurulacak  

ŞA- Bunu belki ABD de bilmiyor. Ama terör gruplarını kullanmak istiyor. Biz halkın mücahitlerine karşı tavır değişince tedirgin olduk. Başta onları yok etmek üzere plan yaptılar. Sonra baktık, halkın müc. İle anlaşmışlar, İran için kullanmayı planlıyorlar.

ABD-Irak

ŞA- Aba ile komşu olduk. Çok hızlı gidiyorlar ama, böyle devam edebilirler mi?  Bence zor görünüyor. Kafalarındaki planların tümünü yaşama geçirmeleri zor bence.  

MB- Bir imp. Sorunları sadece silahla çözmeye başlamışsa, çökmeye başlamış demektir..  

ŞA- Aynen öyle. Ben ABD'nin çökebileceği kanaatindeyim... Bizimle iş yapma istekleri konusunda bir kararlılıkları vardı. Yani her şeyi hazırlamıştık. (MB- yaka kartları bile basılmıştı) evet... Ama bu 40 bin adam nasıl çıkarılacak, bu konuda da herkesin kafasında bir endişe vardı  

İS-ABD bu Kürtleri ne yapacak  

ŞA- her şey ortada... Kürtler baştan beri ABD ileydi. Bize Barzani Talabani geldiğinde hep, ABD Saddam'ın adamlarını satın aldı. Savaş uzun sürmeyecek, bütün planlarınızı buna göre yapın' dedi ama doğrusu biz bu kadar olduğunu düşünmedik. devrim muhafazalarının komutanlarını satın almışlar..

Cumhuriyet'in manşeti

ŞA- cumhuriyet'in manşeti çok etkili oldu. Bu haber başka yerde çıksa başka değerde olur, bir de sizin imzanız var... Kaynağınız ne bilmiyorum ama önemli olmalı... Eğer mektuplarsa bize de geliyor. İstanbul'dan birinci ordudan geliyor. Oraya baksan birinci orduda her şey hazır, ihtilale hazırlanıyorlar.

MB- Kaynaklar sağlamdı.  

ŞA- Gazetecilik olarak diyeceğim bir şey yok. Bu haber hangi gazeteciye gelse, önemli haber... Ama inanın bu haberle TSK içindeki çatlak derinleşti. Zarar verdi. Bunun devamında olumsuz bir şey olursa bundan AKP yararlanır. Bunu sammimiyetle söylüyor. Ö. Paşayla ilgili değişik şeyler konuşuluyor. Doğrusu ben kendisini biraz tanıyan biri olarak bunların çoğunun doğru olduğunu sanmıyorum. Bir görüşmenizde yarar var bence.  

İS- Bu ilginç bir öneri.  

ŞA- Evet. Ben her perşembe kendisiyle görüşüyorum. Olağan görüşme. Orada söz ederim. Biz TSK'nin hiçbir şeyine karışmıyoruz. Onlar eğer bir şey isterse yapıp çekiliyoruz. Ben de perşembe günü gider söylerim. Hem tanırsınız.  

MB- Olabilir. 

İS- Tamam biz bunu değerlendirelim, sizi arayalım  

ŞA- Önümüzdeki salı, çarşamba beni arayın. Eğer olumlu düşünürseniz, devreye girerim. (gülümseyerek) tabii sizin de görüşeceğiniz kişiler vardır... Önümüzde çok kritik bir, iki ay var... Bu dönem çok önemli. Testi kırılırsa iyi olmaz. Belki de kendi içlerinde tamir etmeleri daha iyi olur. Bunu yapabilirler. Ben sizin haberinizin bu bakımda hiç de iyi olmadığı görüşündeyim 

Medya 

ŞA- bugün Türkiye'nin en birinci sorunu medyadır. Ben buna izin verirseniz medya terörü diyorum. Bugün Türkiye'de herkes medyadan korkuyor. Gündemi o belirliyor. Bürokrat, hakkında bir şey çıkacak diye ödü kopuyor. Bu ülkeye medyanın yaptığı kötülüğü kimse yapmaz.  

Biz biliyorsunuz geçen sefer devreye girdik. Konuştuk. Onlar siz aramıza girip İstanbul'a gelin diyorlar. Biz daha ileri gidemeyiz ki. Biz bu AKP'nin gelişini görüyorduk ve medyanın tele vole yayınları buna çanak tuttu
Emre- yani PKK'yı dağdan indirdikten sonra medyayı dağdan indireceğiz. (gülüşmeler) 

Cumhuriyet 

ŞA- cumhuriyetin tirajıyla ters orantılı bir etkinliği var. Satışınız az ama devlet katında etkin. Bu ortaklarınız iyi anılmıyor. Çapanların ardından Ciner, Karamehmet... Daha farklı bir çalışma yapamaz mısınız. Siz durumu nasıl anlatırsanız anlatın, dışarıdan Ciğer-Karamehmet cumhuriyet'te etkin diye görünüyor  

İS- Bizim altın üçgenimiz var..  

ŞA- bunu daha açık anlatmanız lazım... 70'lerde birbirimizi yanlış anladık. O günlerde sizi, etrafınızdakileri hemen karşımıza almak yerine, ya bunları bir dinleyelim, nedir ne değildir deseydik, ona göre hareket etseydik bu günlere gelmezdik. Böyle olmazdı.

 Çapa  

ŞA- Gürbüz'ün dalgalı bir gençliği geçmiş. Ermenistan'a gitmiş. Sık gittiği söyleniyor. Bunlar ayrı da bizde hala bu adamın kafasının arkasında ne olduğu konusunda kesin bir kanı yok. Yani şüpheler geçmiş değil. Belki sadece popüler olmak için gündemde kaymak içindir. Bilemem.

Ermenistan-Orta Asya

ŞA- biz çıkarlarımızın nerede olduğunu bilen millet değiliz. Şimdi Ermenistan’a ambargo uyguluyoruz, Azerbaycan'ı ürkütmeyelim diye devam ettiriyoruz. Ama bizim malları İran sokuyor Orta Asya'da da akıllı hareket etmedik. İçlerine gereğinden fazla karışmaya kalktık... Bütün bunlar için plan yapabilen ülke olmak lazım.

(CA’ ya verilen metin”

30 Mayıs 2003 tarihli notta;

“30 Mayıs Cuma günü Konutta akşam yemeği  

- Temel konu, hazırlanmakta olan pişmanlık yasası... Ne olursa olsun K.Irak'taki 5 bin kadar teröristi eritmemiz gerekiyor. En uygun dönem bu dönem. Güçlü durumdayız. Bir adım atarsak, bu taviz olarak değerlendirilmez. Çünkü terörü en azından sindirmişiz. 

- K.Irak'a ayda 25-30 yeni terörist katılıyor. Bu düzenli olarak devam ediyor. Kesin sayıyı inanın biz de bilmiyoruz. Bir ara 4500 dedik. Zamanla 5 bini geçti. Orada silahlı eğitime devam ediyorlar  

- ABD'nin İranlı halkın mücahitlerini korumaya başlaması, bizi de ayrıca endişelendiriyor. PKK'yı da önümüzdeki dönemde şu anda bizim öngörmediğimiz hedeflere dayalı olarak kullanabilirler  

- Şu günlerde bir bölümünün basına da yansıdığı pişmanlık yasası diye adlandırılan bir hazırlık var. Biz buna kesinlikle pişmanlık yasası demek istemiyoruz. Bu örgütte değişik yorumlanıyor. Kim pişmanmış deniyor. Başka bir adla çıkarılabilir  

- Biz bu aşamada medyadan yardım bekliyoruz. En azından şehit aileleri başta olmak üzere toplumdan gelebilecek tepkileri sağduyu ile göğüsleyebilirler  

- Eğer bu teröristleri eritemezsek, önümüzdeki dönem terör metropollerde başlayabilir. Kırsal alanın yeterince etkili olmadığını değerlendiriyorlar.  

Önümüzde Filistin örneği var. İntihar eylemcisi bulmakta zorluk çekmezler

Cumhuriyetin Manşeti

- Kaynağını bilmiyorum ama belki mektuplardır... Kimlerle temasınız var bilmiyorum ama bize de bazı mektuplar geliyor. Bu her dönem olur  

- Tabii bu dönem biraz farklı. Benim şahsi düşüncem irticaya karşı en büyük güvence ordu. Sizin haberler... Orduda derin bir dalgalanmanın olduğu anlaşılıyor. Bir gazeteci olarak, haber olarak diyeceğim yok... Kaynaklarınızı sormak tabii hakkım değil, ama nasıl bir kaynak onu da bilmiyorum... Önümüzde kritik birkaç ay var... Eğer bu dalgalanmanın devamında dışa yansıyan bir başarısızlık olursa, bundan AKP yararlanır... Belki kendileri tamir edebilirler diye düşünüyorum... Biz, özel bir istek gelmedikçe ordunun hiçbir şeyine karışmayız.”

31 Mayıs 2003 tarihli notta;

“31 Mayıs öğleyin evinden JGK Eruygur aradı. 

- Görevinizi yaptınız. Rahatsızız. şunu sorun soranlara siz rahatsız değil misiniz...köpek... Bunlar korkak Kasımpaşa kabadayısı." 

31 Mayıs 2003 tarihli notta;

“31 Mayıs Çalgan'da yemek sırasında Kemal aradı. Anlattım, çok şaşırdı. Ben sizi arayacağım dedi

Aynı gün akşam, İS'le durumu değerlendirdik uzun uzun... O biraz tedirgin ben olsam bunu yazdırmazdım, gibi şeyler söyledi... Yemekte can sıktı... Yıldızımız dedi sonra Naouma gibi gösterdi deyip güldü.  

Mümtaz S.'ın da olduğu ortamda... Soysal, görüntü değiştirmeye çalışmayalım, dedi. Duruşumuzdan geri adım atmayalım, dedi.”

2 Haziran 2003 tarihli notta;

“2 Haziran Pazartesi Kemal aradı... Tamam dedi. Bu durumu görmüyor musunuz türü sorular... Olumsuzluk olursa çok çok kötü olurcuları anlattım  

- Merak etmeyin... Mermi çok... Her şey hesaplanıyor.”

“GUN1.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

13 Haziran 2003 tarihli notta;

“13 Haziran Cuma saat 20.00'de Marmara Köşkü'nde yeme  

Katılımcılar: İlhan SELÇUK, İbrahim Y, Cüneyt A., Mustafa B., Şenkal A., Cevat Ö., Emre B., Cem .

Önce Marmara Köşkü'nün bahçesinde 30-40 dakika oturma

(Bu bölümde MİT Başkanının Milli İstihbarat Teşkilatı ile ilgili açıklamaların bulunduğu görülmüştür.)

“CAN.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

14 Temmuz 2003 tarihli notta;

“14 Temmuz Pazartasi Şener’le görüşme. 

Geçen günlerde Manisada baskın. Evde yakalananlar nerede eğitim gördüklerine ilişkin bilgi veriyorlar. Eve gidiyorlar. Ev Bülent Arınç’ın. Selviler caddesi  no 5. 

Bölge Jandarma Komutanı Albay Edarl S.... Durumu Ankaraya bildiriyor. Savcının arama emri vermesi... Arınç savcıyı arıyor.  Bani annemin eşyaları var. Zarar verilymesin diyor. Sonradan arama emri kaldırılıyor. 5 katlı bir ev. Baçzı katları bir vakfa veriliyor. Vakıf irtica işlerine bulaşmış”

“YASAR.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

10 Ağustos 2003 tarihli notta;

“10 Ağustos Pazar akşamı Yaşar B’nin, Genkur bahçesinde veda kokteyli vardı.

Birinci orduya gidiyor. İkinci Başkanlğı devredeceği B.'la karşıladı. B. yanında özel kalem müdüründen hallice duruyor. Az ileride zırhlı birliklere giden genel sekreter Aslan G. vardı. Ona, siz zırhlı birliklere biz de hırslı birlikler olarak devam' dedim. güldü. Sizin bu başlıkları toplayıp kitap yapacağım dedi. Onun yanında da görevini devralacak olan D. vardı. Onun görünümü de farksızdı. Demek ki Ö. ekibini kuruyor

Büyükanıt önce kürsüden kısa bir konuşma yaptı. Bir grup gazetecinin kendisine yemek verme istemi üzeriyor. O, kısımsal olmasın, herkese veda kokteyli olsun demiş. O çerçevede düzendindiğini söyledi.

Güzel bir bahçe. Burada Erol Ö., zırhlı birliklere giderken de veda kokteyli verilmişti. Öyle anımsıyorum. Orada Hüsnü Albay, yav, bu cumhuriyet'in tirajı niye düşük' diye sormuştu. Bir askerden bunu duymak hoş bir şeydi.

Y. Paşa, askerliğin içine siyaseti ve diplomasiyi de yerleştirmiş. Bulunduğu görevler bu olanağı da vermiş görünüyor genel havası, önünün açıldığını hissettiği yönündeydi. Önümüzdeki yıl Kara Kuv. Kom,  burada iki yıl kaldıktan sonra Genkur. Başk... Bunu anımsattığımızda, kısmet, dedi. Bu tür sorulara hep, kısmet diye yanıt verdi. Komutanların adlarının geçmesinden hoşlanmadığını vurguladı.

Bana karşı hiç renk vermedi. nötr durdu. Sorularıma ayrıntılı yanıt verdi bu sırada da renk vermedi 

IRA  

Bir karara varmışlar. Asker göndermek istiyorlar. Bu belli. Her tümce bunu gösteriyordu..ABD ile askerden askere birkaç gün önce görüşme başlamış. Sordum  

- Bu gidiş bir mart öncesini anımsatmıyor mu  

Hayır. tarih hiçbir zamar tekerrür etme  

- Tekemmül eder. Gelişir. Hiçbir koşul önceki gibi değildir. O kez savaş katılma durumu yoktu. Bu kez daha karmaşık bir durum var. Ama dibimizdeki duruma bigane kalamayız. Bu kez daha riskli bir durum var. Onu kabul ediyoruz  

- Cumhurbaşkanın BM kararında ısrar ediyor  

Bir karar beklerseniz karar veremezsiniz. Ben hep söylerim en kötü karar bile kararsızlıktan iyidir..  

- ABD'ye nasıl bir sualname gönderdiniz  

Nerede, hangi koşullarda ne görev yapacağımızı sorduk. Yanıt için kesin bir tarih yok. Kendi altyapılarından bizi yararlandıracaklar mı? Bu önemli. Bunları tek tek kağıda döktük  

- Hükümet devlet kararı istiyor. topu atmak istiyor..  

Öyle şey olmaz. Tabii bize danışılır ama karar hükümetin getireceği tezkere üzerniden meclisindir. Bir tane meclis var. Devletin meclisi, milletin meclisi diye bir şey yok ki. Şunu özellikle vurgulamak istiyorum. Asker üzerinden siyaset yapılmasın. Kimse bu yola girmesin. Bunu özellikle vurguluyorum. (iki üç yineledi)..

  Hükümet  

- Yaş’ta durum nasıldı.  

Her zamanki gibi geçti. Yapılması gerekenlerin zaten bir listesi vardı. Onlar yapıldı. İçinde neler konuşuldu bunu size söyleyemem. YAŞ kararları YAŞ kararıyla açıklanır. (bu sözleri bir anlamda benim haberi de doğrulamış oluyordu.  

- Hükümet, orduyu hizaya getirme.  

TSK’yi kimse hizaya getiremez. O kendi doğrultusundadır. Onu doğrudur. Kendi doğrultusunda gitmektedir  

- 7. paket Atatürkçülüğe darbe, karşı devrim... Deniyor  

Yok. Öyle şey mi olur. Anayasa mı değişti. Oradaki özel hükümler mi değişti. Yok. Atatürkçülüğü ne yasayla ne zorla değiştirebilirler.

  Terör- PKK  

- Yeni yasa bir işe yarayacak mı, dağdan inenler ne kadar olacak  

Henüz erken ama verilen rakamların ayrıntılarına bakmak gerekli. 900'e yakın başvuran var deniyor. Ama başvuranların çoğu cezaevinden. Onlar tabii başvuracak. Bizim asıl beklediğimiz dağdan başvuracak olanlar.  

- Dağdan ne kadar oldu  

14 tane. Biri Habur'dan girdi. Onu hemen serbest bıraktık. Ötekiler dağdan. Bunlardan 5'ini hemen serbest bıraktık. Ötekilerle ilgili araştırma sürüyor. Çok az rakam. Ama bir ayı görmek gerekli. Terör örgütü bir eylülde diyor, eylem diyor. Onu izliyoruz  

- Irak'a asker göndermekle PKK'yı bitirmek arasında bağlantı. ABD ile bunu görüşme var mı  

İkisi ayrı şeyler. Bizim terörle mücadelemiz zaten devam ediyor.”

“ILSEL.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

14 Eylül 2003 tarihli notta;

“İS, 14 Eylül Pazar akşamı Ankara’ya geldi. 

Akşam Kent Otele gittim. Başbaşa görüştük. 

- Diyelim ki ben bir gün bir karının üzerinde çöküp kaldım, öldüm. O gün ne olacak. Karar verin. O gün gazetede herkes bir tarafa gidecektir. Kimi, Koç'a Sabancı'ya gidecektir. Kimi, Çapan'a zaten gazete içinde adamları var. Benim yaşardıklarım, tecrübem, en güvenilir olarak Turgay'ı gösteriyor. Hiç beni aldatmadı. Ne dedimse yaptı. Gözü kara, dediğini yapıyor. Bana Sabah'ın bilânçolarını gösterdi hep karda  

Reklâm işini de halledeceğiz. Biraz zaman istiyor, o kadar sen, İbrahim, Alev, alın götürün  

Çukurova’yı biraz isteksiz buluyorum. Onların eli kolu bağlı gibi duruyor. Bakalım  

Ben askerlerin biraz daha az konuşmasından yanayım. (ben uzun uzun 23 Mayıs sürecini anlattım. Hürriyet işi kaşıdı dedim... Ben olsam o haberi koydurmazdım... Ben bu işleri zamanında Nadiye danışmadan yapmadım. Hep onun izni olunca yaptım) sanki bana, sen benden habersiz haber yaptın der gibiydi..”

15 Eylül 2003 tarihli notta;

“15 Eylül Pazartesi saat 14.00'te gittim. Yarım saat kadar sohbet ettik. CBye neler aktarılması gerektiğini tarttık. Medyayı anlatacak, hükümetin gidişini vs.  

14.55'te Köşke girdik. Bu sanırım 4 ya da 5. görüşmemiz. CB hiç basın mensubu ile görüşmüyor. Bizim iyi bir ayrıcalığımız var. İnsanın hoşuna gidiyor. Bakalım bundan sonra buraya kim gelecek  

Tam 15'te Atacanlıyla birlikte girdik. Bizi bir öncekinin aksine konuk odasının bize göre sağındaki bölmede ağırladı. Daha önceleri böyleydi. Kırmızı koltuklar. Yerde güzel ahşap döşeme halının altından belli oluyor 

İlk sözleri huzursuzum, gerginim, rahatsızım. Bence en tepedekinin üç kelimesi devleti özetliyor devamını açık açık getirdi bu koşullarda ne kadar rahat, huzurlu olunur. Adamlar geliyor. Muhatap olmak zorundasın. Sevmemene rağmen bunu yapman gerekiyor. Buradaki görevin bir olumsuzluğu bu. Ben Anayasa Mah Başk iken istemediğim kişiyle görüşmezdim. Burada öyle olmuyor. Adam geliyor, yüzüne yalan söylüyor. Bunu hissediyorsun. Hissettiğini hissettiriyorsun, yine pişkin. Sonra geliyor bir şey istiyor. Onu hangi koşularda yapabileceğimi söylediğim halde o koşulları yerine getirmeden yine istiyor.  

Hasıl en az zararla çıkılır ona bakmak lazım. Bu dönemi böyle atlatacağız. Başka bir yolu yok.  

Benim Meclis'te bir arkam da yok. Bir karar aldığımda orada dayanak yok. (önceki görüşmelerde bundan söz etmezdi  

Bunlardan kurtulmak için halkın bunları görmesi lazım. Bunun için de biraz daha süre lazım  

YSK-29 Eylül- ortada tam bir kanunsuzluk var. Açık. Verilecek karar belli aslında. Yargıtay'dan öyle geçer ama YSK’ de ne olur bilemiyorum. Olması gereken barajın iptali, DYP'nin girmesi. Eğer Yargıtay onalar da YSK durumun aynen devamında karar kılarsa, bu meclis'in üzerinde büyük bir gölge olur. Meşruluğu tartışma konusu olur.  

Irak konusunda benim görüşlerim değişmedi. Sık sık görüş mü değiştirilir. Hava durumu mu bu? Ben ta başından beri böyle söylüyorum. Uluslararası hukuk olmadan bir adım atamayız. Bunu Bush’a da söyledim.  

Ben hükümete söylüyorum, bir Martta aldığınız karar önemlidir. Onda çekinilecek bir şey yok. Arkasında durun. Bence en büyük olumsuzluk o kararın arkasında durmamaktı.  

Medya büyük felaket. Giderek kötüleşiyor. Buradan yapabilecek bir şey yok. Ben bunların arasındaki kavga bitmez demiştim. Bakın haklı çıktım. Kavga giderek büyüyor. Siz cumhuriyeti koruyun. Cumhuriyet, zayıflarsa biz de zayıflarız”

“Akşam Erdost, Hıdır O. Erdoğdu, Metin D. ile Göksu'da yemek. Bol bol şiir konuşuldu. Erzincan'da bir kuş var... Orada Fransızca şiir dergisinin çıkması vb”

16 Eylül 2003 tarihli notta;

“16 Eylül Salı günü saat 16 sıralarında buluştuk. CB değerlendirmesi. Tedirginliği.  

17'de eski binada Şener’le görüşme. Tam zamanında aldı. Müfit Yarbay Albaylığa terfi etti. Bu rütbede ilk ziyaret  

Şener Paşa bizi her zamanki gibi güler yüzlü, ayakta, kapının hemen yanında karşıladı  

Heyecanlı, gergin, kızgın, umutla kötü haberlerin kızgınlığı arasındaydı. Sık sık, ben zaten konuşmaya başladım, adımımı da attım. Geri çekmek devam ederim dedi. Sık sık bu yönde değerlendirme yaptı.  

İS, bunlardan kurtulmak için biraz zaman dediğinde, bunların bir saniye kalması zarar dedi. Yineledi, bir saniye durmamaları gerekir aramızı sıkı tutmalıyız. Arkada kalanları yanımıza çekmeli, ileri gidenleri yavaşlatmalıyız. Karşı tarafa malzeme vermemek için gerekirse aramızdaki ölüyü bile aramıza sıkıştırıp, bizimle ve ayakta göstermemiz lazım bunlar felaket. Bazen kendimi zor tutuyorum o 28 Şubatta, 12 Eylülde bu rütbemde olmayı isterdim  

Medyada bizden”

“YAS.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“YAŞ toplantısında Kara, Deniz ve Hava Kuvvetleri Komutanları ile Jandarma Genel Komutanı da söz alarak değişik konulardaki görüşlerini dile getirdiler. Cumhuriyet'in edindiği bilgile göre komutanların altını çizdiği konular satırbaşlarıyla şunlar oldu  

- İslami terör tanımı kanıma dokunuyor sözünüz, terör eylemlerini görmek ve anlamak istemediğinizi ortaya koyuyor  

- Türkiye Batı katında, El Kaide gerçeğini kabul etmeyen ülke konumuna düşmüştür  

- İçten ve özellikle uluslararası alandan gelen tepkiler nedeniyle, birkaç gün sonra dini motif demek zorunda kaldınız. Bunun yerine İslamın yanlış algılandığını ve bu tür eylemlerin yapıldığını vurgulamanız daha gerçekçi olurdu  

- Kadrolaşma çok daha büyük bir hızla devam etmektedir. Ancak antidemokratik ülkelerde dahi rastlanmayacak derecede medyanın suskunluğu söz konusu kadrolaşma hareketlerinin gözden kaçmasın neden olmaktadır  

- Özellikle Anadolu'daki il ve ilçelerde parti yöneticileri irtica faaliyetlerini alabildiğinde teşvik ediyor, yönlendiriyor. Bu gerçek Refahyol'dan daha belirgindir. Bu noktada Ramazan ayı kullanıldı ve siyasalalaştırıldı.  

- Atatürkçülüğün laik ve demokratki bir anlayış olduğu gerçeği gözardı ediliyor. Atatrükçülük demokrasi karşıtı bir anlayış olarak yansıtılmak isteniyor. Bu konuda AB çevrelerinden destek alınmak istenmekte ya da bu çevrelerin sözleri Türkiye'de kulanılmaktadır  

- Belediyelerin faaliyetleri yerel seçimler öncesinde siyasallaştırılmakta ve belediye kaynaklarını zorlayacak noktaya sürüklenmektedir  

- AB uyum yasaları çerçevesinde bölücülüğe ve irtica faaliylerine hiçzmet edebilecek tüm yasal düzenlemelerin gerçekleştirilmesine rağmen 2004'te tarih alınamaması sorumlulğu hükümete ait olacaktır

  Levent: çok ciddi çıkıştık. Uzun bana, zaten sizinle fazla bir ortak çalışma yok gibi laf edince... Her şeyi paylaıyoruz. Bunların bir şey yaptığı yok. Birinin başındaki M gitmiş, gerine O kalmış... Bunlar gerçek tehditleri izlemezler seni beni izlerler. Gidin bakın sizinle ilgili her türlü bilgi vardır Ama, Hizb  yoktur. böyle.. 

Bu kadar memleketi satan bir ekip bir araya gelmemiştir..Reconun büyük annesi Rum. 3 kuşak gerisi. Potemya zaten Kıbrıs Rum kesiminde. Aksunun da 3. kuşak anne ermeni. işte böyle..

İst bel 2 bin İran, Suriye, SSCB toprakları öğrencisine burs verdi”

“16 Ekimde Şenerle AOÇ'deki binada yemekli görüşme... başbaşa... bilgibelge... en tepedekini gerekirse aramıza alıp birlikte yürüyoruz havası verme. O ölü bile olsa ayakta ve bizimle göstermemiz gerekli... Güleni getirme girişimi olamaz. Bunların bir saniye verdiği zarar fazla..

13 Kasım Perşembe.. Aynı yerde bu kez sadece neskafe... Bir saatten fazla...tepedekine biraz dokunmak lazım artık. Hafiften... Bunun ikisine gidişimizde bir duruşu vardı, hani sustalı maymun gibi..”

“GUNOY.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“Düşsel bir öykü..

Mehmet sakin, başı yarı öne eğik, yakasında Atatürk rozetiyle gelir. Rozetin alt kısmı uniformasal çizgilidir. Beyaza çalan gri saçları Ediz HUN gibi taranmıştır. Kısık sesle fısıldar gibi konuşur kaygılıdır..bizi en büyük başkanımız der, bizim gibi düşünmüyor. Durum ciddidir.  

-Sadece o mu  

Evet sadece o diyebiliriz. Bir de üçüncü arkadaş var. Sessiz kalır o kadar. Ötekiler sağlam. Deniz gidiyor. Onun için bir şey demeyebilir. Ama bize karada havada olumsuzluk yok  

-Nedir durum  

Biz öyle sanıyoruz ki, onu etkilediler. Avrupada çok kaldı oradan etkilendi. Bir de buradaki muhafazakarlardan etkilendi. Biz önüne durumu koyduğumuzda hafif gülümsüyor. 97-98'lerde de önüne bir şey koyduğmuzda içimizdeki bu durumlarla değil de etrafımızda öyle alanlarla ilgilenin. İçimizdekiler de bunu anlarlar, azalırlar, diye düşünüyordu.  

-Değişmezse ne yapacaksınız  

Değişme olasılığı yüzde 50'nin altında. Öyle düşünüyoruz. Ama değişik gayretlerle olabilir diyoruz. Mesela o yazsa diyoruz. Durumu anlatsa diyoruz. Sallanır burası. Bunun devamında siz öteki arkadaşlarıza da söyleyebilirsiniz. Bizim takvimlememiz marta kadar. Martta bunların gerçek yüzleri de ortaya çıkacak. O zamana kadar değişmezse bir değiştireceğiz. Ya değişecek ya gidecek. Biz başkanla ters düşersek kötü olur. Mesela emekli olur. Bu da hoş olmaz ama, böyle devam edemez.  

-Yalnız mı  

Evet evet. Örneğiz bir haber vardı, o haber. Yalanlanır denen haber. Kim verdi bunu bulun demiş. Telefon etmelerini istemişler, o telefon edilmedi. Yani öyle... Sonra bazı bilgiler geçiyor. Onun bilgisi dışında... Bizi en çok rahatsız eden Kasımın ziyareti.  KASIM yanında emekliyle gelmiş. Olacak şey değil. dayatıyor... Bunun olmaması lazımdı. Bizi dinlemeden yaptı. Kutlamayı da bizim yanı kurumsal bilginin dışında yaptı. Durumu bildiği için yaptı. Biz bunun yerine birincinin olması için çaba harcamıştık, o dönem böyleydi. olmadı. AHNEC olmaz dedi, geleneklere uygun değil dedi. Zaten başkan da benim için dua edin, zor durumdayım gibiş şeyler söylemiş  

-Ayrılanlar ne düşünüyor  

Bir tek ÇEBİR var. Onun dışında olumsuzluk yok. O da Amerikaya gitti. Sonra 13-14 Avrupa ülkesine gitti. Hepsime KASIM iyidir dedi. Destekleyin dedi. Ama ötekiler çok iyi hatta başkana mektup yazdılar. Böyle davranma dediler. Özü genli bir başkan da aynı şekilde yazdı. Ötekiler de yazdı. Ama dinlemiyor  

-ÇEBİR neden böyle bir davranış içinde olmuş olabilir  

Bu konuda siz ne düşürünsünüz. Biz tam çözemedik. Herhalde ona öyle dediler  

-Burada Doğanlara ne dersiniz  

Onlar olumsuz. Bu açık. Hatta doğrudan 100 milyon dolar aldıkları yönünde sağlam bilgi var. olur ya misyon ya neden bilemem.  Görevliler mi diye düşünüyor insan. Örneğin mayısta manşet attılar ki, psikoloji.  

-Peki marta kadar başkanın olumsuzluğu devam ederse ne yapacaksınız 

O zaman Ege denizinden başlayıp konuşacaklar. Tek tek. Hani organize bir durum yokmuş gibi. Tek tek... Onun sonucunda artık ne olur? Karışır... Öyle olsun istemiyoruz burada ona gittik. Nasıl tercih edildi. Zor oldu. Herkes kendi içinde düşündü. Tüm JİLETLER. Aynı düşündüler. Tek isim oldu. Başka yok. Tek isim.  

-Yanki ne yapar  

Onlar çok kararlı. Bunu biliyoruz. Kesin Iraklayacak. Ama bir ay, ama iki ay, ama üç ay, ama bir yıl. Mutlaka ve buraya yerleşecek. Zaten bir misyonerlik faaliyeti olan yerlere baktık, hepsi enerji alanları içinde. Haritaya bakınca bu ortaya çıkıyor. Adamlar limanları istiyorlar. İskender, Trabzan... Buraların gücünü, kapasitesini soran yazılar yazıyorlar. Trabzandan Gürcana vaziyet eyleyecekler. Şimdi Armanı Russodan ayırmaya çalışıyorlar. Sonra Şiiyi parçalayacaklar. Bize oradaki Azerler sizin olur ya da Azere bağlarız. Ya da kendileri bağımsız olur, siz tercih edin diyorlar. Bizi 7-8 yıl öncesine kadar bölmek ve Kürdüsü kurmak istiyorlardı. Şimdi bunu gereksiz görüyorlar. Ama Hansın derdi yine bu.

Bizim en büyük kaygımız başkan. Kasım derse ki, başkan bakana bağlansın belki de evet der. O zaman ip kopar. Kopar. bunu kabul edemeyiz. İşte o zaman kopar. Geçen gün Gönülsay geldi. Başkanı ziyarete. 20 kadar GENPA vardı. Hiçbiri yüzüne bakmadı. Kimi sırtını döndü. Kimi sigarasını içmeye devam etti. Kimi içeri girdi. Çok bozuldu. Yanıt da o sırada bilerek toplantıyı uzattı ki, uğurlamayayım, diye... Durum böyle yani 

-Kalbaşkanı nasıl buluyorsunuz  

Bizim gibi hareket eder diye düşüyünoruz. O 50'lerin önüsü olabilir diye düşüyüruz. Olmalı diyoruz, olmalı. Tabi bir hareket olmadan hemen şöyle böyle yapmak olmaz.. 

-Gidişi nereye kadar görüyorsunuz  

Bunlara da alttan baskı var. Bir kişi neden takamıyoruz diye e-mail çekti. Hemen yanıt geldi, sizinle röportaj yapalım, yayınlayalım. Baskı yapalım. Alttan baskı var diyelim, dediler. Onların da altı durmayacaktır. Onların yayınlarında başkanla ilgili çok övücü yayınlar var. Bu ilginç..Biz şundan eminiz; 57. nin başının düşmesi özel bir planlamaydı. Başındaki Irak'a saldırıya hayır dediği için mi değiştirmek, bitirmek istediler diye düşünüyoruz. Ama özel olarak parçalandığını düşünüyoruz bir önemli durum daha var. Başkan, listeye atılan almak istemiyor. Hiç çıkmasın diyor. Israr ettik var çünkü. Ülkede olan ne varsa bir miktar da bizde vardır. Toplumda yüzde 1 ise bizde binde birdir. Ama vardır. Sonunda ısrarla 8 tane aldırmayı başardık. Bu malum Güven Kurul Toplantılarının neden erken bittiğini düşünüyorsunu? Çünkü başkan altındakilerin konuşmasını istemiyor. Bundan sonra da böyle devam eder mi, bilmiyoruz. Ama biz etmemesi için çaba harcayacağız.”

“GUNAR.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

18 Aralık 2003 tarihli notta;

“18 Aralık 200

KKK ile makamda 11.05-12.45 arası 100 dakikalık görüşme... Hemen arkamızda Kosova meydan muharebesini gösteren dev bir tablo... Kremit rengi koltuklar...Biz ikilide o teklide.  

- Her şeyden önce şunu söyleyeyim, tatsızım, gerginim, huzursuzum. Gidiş iyi değil  

- 80 yılda adım adım bir yerlere getirdiğimiz Türkiye Cumhuriyeti'nin önümüzde mum gibi eridiğini görüyorum. Buna tahammül etmek çok zor. 

- Şu anda Türkiye'nin durumu 1920'dir. Hatta şartlar daha zordur. Bu söylediğime dikkat edin, 1920. Atatürk o dönemde ne yaptıysa bizim de onu yapmamız gerekiyor  

- AMA PAŞAM BAKIN BİR ADINIZ OLDU, HERKES SİZİ TANIYOR, SİZDEN BİR ŞEY BEKLİYOR.  

- Tamam, bir adımız oldu. İnsanlar bizi tanıyor ama keşke ülke normal koşullarda olsaydı da ben bir Meteoroloji Genel Müdürü gibi görevimi yapıp, sessiz sedasız emekli olsaydım  

- OLUP BİTENLERİ SİZİNLE PAYLAŞMAYA GELDİK... MEDYAYI.  

- Sormayın medya bir felaket, felaket, felaket... Bir tek siz kaldınız. Karım soruyor emekli olunca hangi gazeteleri alacağız diye. Ben tabii ki cumhuriyet diyorum. O da yeter mi diyor, ben de bizim o kadar paramız yok, diyorum. Şimdi 6 gazete okuyor. Ben burada tümünü okuyorum. İşim gereği. Ötekilerin gazetelerini okuyorum. Onlardan birkaç yazarı mutlaka okumak gerekiyor. Onların ne düşündüğünü bilmek için. Fehmi KORU, Taha AKYOL, Ali BAYRAMOĞLU, AKDOĞAN...  

Medyada yoğun bir ayıklama dönemi var. Tuncay Özkan'ı tasfiye ettiler. Balbay'ın programını bitirdiler. Üstelik yerine de ne geldi. Ben pazar sabahları sırf Balbay'ın TRT'deki programını izlemek için plan yapıyordum. Tek tek hedef seçiyorlar ve bitiriyorlar. Ben her şeyi biliyorum. Karamehmet teslim oldu. Hükümetle masaya oturdu. Onlara parayı bile hükümet buldu. Londra'dan para buldular. Kara para da aklayan bir yerden para buldular. 5 milyar dolar kredi buldular. Teslim oldular. Ciner de öyle. o da teslim oldu  

-PAŞAM CİNER BİZDEN YANA... BİZ KUŞATMAYI YARDIK. KARŞIDA DOĞAN GRUBU VARDI. YANIMIZA CİNER VE KARAMEHMET'İ ÇEKTİK VE BAŞARI KAZANDIK. BUGÜN ÖYLE DAVRANIYORLAR AMA, YARIN DEVRAN ŞÖYLE BİR DÖNSÜN BAKIN FARKLI HAREKET EDECEKLERDİR.  

- Söylediğiniz doğru ama, o zamana kadar ne olacak. Verecekleri zarar ne olacak. Bunlar öyle bir kadrolaşıyor ki. 1400 üst düzey yönetici atadılar. Bu rakam Ecevit hükümetinin 3 yılda yaptığı atamaların yüzde 70'i. yüzlerine söylüyoruz. En ağır biçimde söylüyoruz. Önceki hükümetler yapıyordu biz de yapıyoruz diyorlar. Pervasızca gidiyorlar. Bunları demokratik bir sistem içinde engellemenin bir yolu var mı ona bakıyoruz. Buyrun siz söyleyin var mı böyle bir yol... Balbay sen söyle.  

-ARIYORUZ EFENDİM. BULSAK, OLABİLİR, DİYE DÜŞÜNÜYORUZ.  

-Ben Jandarma Genel Komutanı oldum oradan buraya geldik. Artık kendim için yapabileceğim bir şey yok. Ülkem için, tümüyle ülkem için çalışıyorum. Bundan sonra böyle. Kimileri bizim emekli olunca konuştuğumuzu söylüyor. Ama ben şimdiden söylüyorum. Bunları biz bu durumda söylemeyeceğiz de ne zaman söyleyeceğiz. Ben iyimser olamıyorum.  

-PAŞAM, ERDOĞAN'IN İKİ FOTOĞRAFI VAR. BİRİ BUSH'LA BİRİ HİKMETYAR'LA. İKİSİNDEN BİRİNİ TERCİH EDECEK. HANGİSİNİ TERCİH EDERSE KAYBEDECEK... SONRA AMERİKA, SONUÇ OLARAK İSLAMI KARŞISINA ALDI. ADAM İSLAMI KARŞISINA ALMIŞKEN, TÜRKİYE'DE NEDEN ILIMLI İSLAMI DESTEKLESİN... GÖKECEKSİNİZ VAZGECEEK.  

-Aynı şey AB için de geçerli. Doğru ama, bir de şu var. Adam köpekleşmiş bir iktidara istediğini yaptırıyor. Bunlar ABD'ye köpekleşiyor. Laik adam köpekleşmez, dik durur. ABD dik duran bir iktidar istemez ki.  

Medya çok önemli. Bakın çok önemli hpareketler geçmişte de hep bir dergi, bir yayın etrafında oldu. Bugün böyle bir şey yok. Sadece cumhuriyet yetmez. Bunun yanına mutlaka bir televizyon olmalı. Daha önceki gelişinizde TV. kanalından söz etmiştiniz. Ne oldu? Eskiden hiç değilse Perinçek'in bir kanalı vardı. Hiç değilse insan deşarj oluyordu. şimdi o da yok. 

-ŞİMDİ ASKERİN DE BİR ÖLÇÜDE HÜKÜMETE TESLİM OLDUĞU İDDİALARI VAR AMA, BEN İNANMIYORUM.  

En önemli şey bizim için birliktir. Askerin birliğidir. Bunu bozmuyoruz. Bizim her konuda görüşümüz belli. Laiklikle ilgili belli. Bu değişmez. Ben bunu KKK olarak söylüyorum. Deniz de hava da benim gibi düşünüyor. Aslında TSK, KKK'dır. Burasıdır.  

Haa tabi sizin söylediğiniz havanın (yani en tepenin pasifliğinin) yayılmasına neden olan varsa ona da ayrı bir konu... Yani. Toplumda da bir bencillik var. Bizim okullardan mezun olanlar çok iyi yetişiyonlyar. Tümü mühendis olarak mezun oluyor, sistem mühendisi olarak. Ama kendilerine dönük gibi duruyorlar. Toplumsal konulara kafa yorma daha az.  

YAŞ'ta her şeyi yüzlerine söylüyoruz. Herkes yapıyor biz de yapıyoruz, kadrolaşıyoruz diyorlar. Sonra bu dokunulmazlıklar. Avrupa Ceza Hukuku Sözleşmesini onaylamadılar. İşlerine gelmiyor diye.

Sıra Doğan Grubuna da gelecek. Bu onlara çok uygun bir dille söylendi. Bir kez daha çok daha güçlü bir şekilde söylenecek. Onlara söylüyorum. Buraya geldi söyledim. Ben onlara, ekonomik durumlyarından söz ediyorum. Tabii sizinle konuştğum gibi Atatürk ilkelerinden söz etmiyorum. Nerede ne söyleneceğini biliyoruz... Sıra Doğan Grubuna da gelcek, o gün teslim olması yetmeyecek. Hükümet onların yerine Albayrakları hazırlıyor. Ana medya grubu Albayraklar olabilir. Buna hazırlanıyorlar.  

- AKP toplumu değişik bir biçimde bölmeye çalışıyor. Etnik gruplara ayırmak istiyorlar. Böylece üst kimlik olarak Türk olmak gidecek, yerine müslüman olmak gelecek. Heedfleri bu. Toplumu bir buzlu cam gibi dağıtmak istiyorlar. Bunu da özgürlükler adı altında yapmak istiyorlar

- Toplum nasıl? Ben şöyle görüyorum... AKP iktidarının ilk zamanlarında bir rahatsızlık, tedirginlik vardı. O yerini, yılgınlığa, bezginliğe bıkartı. Bu da yerini şimdi teslimiyete bırakıyor. Gidiş bu yönde. Ben bu ortamda toplumdan fazla bir şey beklemiyorum.  

CUMHURBAŞKANI NASIL  

Mükemmel, mükemmel, mükemmel... Kaç rakımlı tepe diyorsunuz ona, orası sağlam.”

19 Aralık 2003 tarihli notta;

“19 Aralık Cuma günü saat 15.00'de Köşke gidiş. 

Bu kez 5 nolu kapının hemen karşısındaki girişten girdik avizeli büyük salonudan küçük bekleme salonuna geçtik. Belki 10. kezdir geliyorum buraya. En çok Sezer dönemi. 3-4 kez Demirel döneminde gelmiştim. Duvarlardaki resimler değişmiş. Atatürk sigara içerken beyaz pantolon şık takım bir duvarda. Ötekinde Türkiye haritası.  

Görüşmede önce sağlık konuşuldu. 10 dakika kadar. Bel fıtığı. Doktarlar 2 yıl önce, karın kaslarının güçsüz olduğnu bu yüzden tüm ağırlığı belinin çektiğini kendi aralarında konuşup bel fıtığı olabilir demişler 29 Ekim ve 10 Kasım döneminde çok kötüymüş. Doktorlar çıkma, birkaç adımdan fazla atmaman gerekir demişler ama o ölsem çıkmam gerekir. Bu iki gün çok önemli demiş ilaçla iyileşibelceği bir süreçteymiş. Konya şeyi aruz a bu yüzden gidemememiş   

Medya: ben size söylemiştim Sayın SELÇUK, tartışma daha da hızlanacak diye. Bakın öyle oldu. Bence daha da hızlanacak. Acımasızlaşacak. Bu medyayla doğru dürüst konular tartışılamaz.

Hükümet: ben gerekli uyarıyı yapıyorum. Ama bakıyorum yetersiz kalıyor. Bakanlar geldiğinde tek tek konuşuyoruz yine öyle.  

YAPTIKLARI REJİMİ TEHLİKEYE SOKUYOR. BUNU SÖYLÜYOR MUSUHNUZ

Söylüyorum ama, anlamıyorlar  

ANLAYACAKLARI ŞEKİLDE SÖYLEMELİ BELKİ 

Evet gerekirse daha uygun dille söyelenebilir. İşte bu dönemi en az hasarla atmatmak lazım. En önemlisi bu bence. Çok zarar vermekte oldukları kesin. Ama bunları biçtiniz mi alttan daha güçlü geliyorlar. Geçmişte de böyle oldu. O yüzden halk bunları bir görsün. Bunu beklemek lazım. Ekonomi iyi diyorlar ya aslında öyle değil. Ben konuşuyorum. Alt düzey esnafa yansıyan olumlu bir şey yok aslında.  

ASKERİ TEDİRGİN GÖRDÜK.  

Evet öyle.. Huzursuzlar. Tümü huzursuz... Hep söylüyorum bunları halk görmeli. Bunlar yıpranmadan yapılacak bir şey sonuç vermez. İstenne sonucu vermez.

YOLSUZLUKLA MÜCADELE... Bunların yolsuzlukla mücadeel ettiği yok edeceği yok. Bakın Vakıfbank olayı.. Doğan Grubu borcunu ödemiş gibi yapıyor, sonra yeniden kredi çekiyor. Kağıt üzerinde oluyor her şey... Onun durumu da iyi değil İş Bankası da iyi gitmliyor... O çoçuk başarılı biri değil, Ersin Ö.... Onu oradan almaları lazım.”

21 Aralık 2003 tarihli notta;

“21 Aralık... PAZAR... Saat 16.00.  

Mehmet düşünüyor...hayal bu ya. Bir numara söz veriyor bu hükümeti düşüreceğim. söz veriyorum. Bitirecek. Yerel seçimlere kadar yapacağım bunu. Bunu Kuvvet Kom ve Tolona sölüyor... Biraz süre diyor. Bunnu dışındaki arayışta da... Önce deniyor biri indirelim, sonra hükümeti...Bir inmeden bir şey olmaz. Aslında bir yukarıdaki görüşlerini söylerken samimi değil. Oyalıyor. Öyle düşünüyorlar. Yerel esçimlerler sonra hükümet daha da güçlerecek böylece ben de güçlenirim diyor bir. İçimizdeki karış taraf da bana bir şey diyemez. 4 yılımı gayet sakin yaparım... Böyle düşündüğünün düşünüyorlar

Yeniden çalışmalar başladı. BÇG’nin yerine yine sanırım... Yine karargah bünyesinde Recep Paşa sorumlulğunda... Çalışma Grubu kuruldu. O aynı çalışmaları yapmaya başladı. Planlar hazırlanıyor. Yaşar’ı harcayabilirler. Biraz kızgınlar. Kolon, bire inanmıyor. Bize yalan söylüyor. Yerel seçmiden sonra bak işte bunlar çok güçlendi şu aşamadan sonra bunlara ne yapılabilir diyecek.”

29 Aralık 2003 tarihli notta;

“29 aralı  

Şener’le görüşme... Müthiş gergin.  

- Yahu ben demokrat biriyim. Yaşamım boyunca en demokratik şeyleri istedim ama bunlara hazmedemiyorum. Bu kadar olmaz... Bakın bir kuran kursunda visayetname ele geçirdi. Adam telvizoyon izlemeyin, şeirat gibi yaşayın diyor. Biz 80. yıla bunlarla mı girecektir.  

- Asıl Çankaya’ya bakıyoruz. Ne ölçüde güvenenibiliiz. Çok kritik bir durumda ne yapar. Bunu bilmemiz lazım... aslında laikliğinden hiçbir kuşkumuz yok.  

- Yapılması gereken diye düşünüyorum, çıkış yolu arıyorum... Sanki, yeni bir par... mevcudu bırakıp... bir şekilde bunu gerçekleştirip.  

- En önemli unsur içimizdeki durum, birin durumu. Artık onu da içimizde göstereceğiz. Aramızdaki bir kişi ölü bile olsa, aramıza alıp, ayakta gösterip, bunu kanıtlamamız lazım.”

“MEDY.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“Neler yapılabilir

- Erdoğan fiili olarak başbakanlık sistemini oturtmuş durumda. Bu yüzden medya sahipleri devletle de iş yapmaya devam ettiği sürece kısa sürede olumlu gelişme beklemek zor  

- Devlet sorumluluğuna sahip uygun kişiler, medya sahipleriyle görüşmeler yapıp, onların içinde bulundukları durumla ilgili uyandırıcı rol oynayabilir  

- TRT ayrıca önemli... AKP henüz buradaki kadrolara nüfuz edemedi. Ancak halen yönetimde bulunanlar konumlarını korumak için AKP'nin istemlerine göre hareket ediyorlar  

- Toplumda bir hareketlilik olduğunda bunların haber olarak verilmesi konusu kısa sürede yapılabilecek en etkin çalışmalardan biri olabilir. Medyanın bu tür haberleri görmemezlikten gelmesi halinde en azından, bunlar da haber değeri taşımaktadır' denebilir  

- Orta vadede şu sorunun yanıtını aramak gerekiyor alternatif bir medya yaratılabilir mi belli grupların bir araya gelmesini sağlayarak, tek tek kişilerin hükümet karşısında hedef olmasıyı engelleyip bir girişim düşünülebilir  

- Yerel basın sanılandan etkili bir unsur haline geldi. AKP bunu iyi gören ve kullanan bir parti. Örneğin, sadece AKP Muğla Milletvekili Hasan Ö.'in Muğla-Fethiye hattında 4 yerel gazetesi 2 yerel televizyonu var. Bu kesime karşılık yerel basında da alternatifler yaratılabilir mi, araştırmak gerekiyor”

“GUNOC1.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

9 Ocak 2004 tarihli notta;

“9 Ocak Cuma günü Genelkurmay İkinci Başkanı Org. İlker B.'la görüşme.  

Saat 09.55'te karargaha giriş. Bekleme odasına geçiş. Koltukların hemen yanında sehpa üzerinde 40x40 ebadında bir arajman var. Zemini oval tahta. Üzerinde Kıbrıs Güvenlik Kuvvetleri Komutanılığı yazılı. Onun üzerinde 15 kadar flama bulunuyor. Her birinin üzerinde Kıbrıs'taki sancakları amblemi ve adı var: Lefkoşa Sancağı, Baf Sancağı, Girne Sancığı, Moğusa Sancağı, Lefke Sancağı... Bunların hemen üstünde de yan yana Türkiye ve KKTC bayrakları bulunuyor. Odada, birkaç tablo ve komutan fotoğrafı dışında başka bir şey dikkati çekmiyor. 10.02'de görüşmeye giriş. Sıcak bir karşılama... Karşılıklı hal hatır... Ben konuya girmek için, şükür görüştürene' dedim.  

İlker BAŞBUĞ(İB): Sayın Balbay, biz sizi seviyoruz. Cumhuriyet'i seviyoruz. Kendi içimizde yaptığımız değerlendirmelerse sizlerin Türk Silahlı Kuvvetlerinin zarar görmemesi gerektiğine inanan, yurtsever insanlar olduğuzu konuştuk.  

MB: bundan hiçbir şüpheniz olmasın.  

İB: sizinle daha önce niye hiç konuşmadık biz.  

MB: bilmem, herhalde uygun durum olmadı.  

İB: TSK'ya zarar vermek isteyen bir yığın çevre var. Bunları siz de biliyorsunuz. Şimdi karşıda onlar varken, sizim sizi karşımıza almamız, cumhuriyet'le karşı karşıya gelmemiz istenmeyen bir durum.  

MB: ben de aynen böyle düşünüyoruz.  

İB: son olay bizi çok yaraladı.  

MB: biz de sizin açıklamanızdan çok etkilendik, üzüldük.  

İB: olayı şöyle alın, devam eden bir süreç var. Bizim çalışmalarımız var. Ve tam bu sırada sizin haber çıkıyor. Ben sizin bunu kötü bir niyetle yapmadığınızı biliyorum ama, biz çok yaralandık.  

MB: kesinlikle kötü bir niyetle yapmadık. Biz Kıbrıs sorununa cumhuriyet olarak çok duyarlıyız. Dışişlerinin bir çalışma yaptığı haberini verdikten sonra, askerlerin bu konuda ne düşündüğünü de haber olarak vermek istedik. Bu konuda ulusal çıkarları öne alan bir ortak noktada buluşulması bizim de dileğimiz. Ama askerlerin, dışişleri çalışmasını irdelemesi bizce önemliydi. Zaten bu konuda kırıntı niteliğinde de olsa bazı haberler çıkmıştı.  

İB: iyi de Mustafa (sohbetin 10-15. dakikasından sonra Sayın Balbay yerine Mustafa demeye başladı) biz öne çıkmak istemiyoruz. Sen bizi tuttun manşetlere çıkardın. 

MB: Efendim konu Kıbrıs, ulusal güvenliğimiz açısından da önemli bir konu. İç politikayla ilgili bir yasa çalışmasında sizin görüşlerinizi alıp manşet yapsak, haklısınız. Biz bu konularda öne çıkmak istemiyoruz, diyebilirsiniz. Ama Kıbrıs konusunda öne çıkmayacaksınız da hangi konuda öne çıkacaksınız  

İB: Mustafa sen biliyor musun biz aylardır Kıbrıs'la yatıp Kıbrıs'la kalkıyoruz. Bu konuda kesinlikle kabul edemeyeceğimiz şeyler var. Elbette bizim çok hassas olduğumuz bir konu. Ama biz bunu öne çıkmadan, kamuoyu önünde tartışmalı hale getirmeden çözmek istiyoruz. Yoksa Kıbrıs'ta bizim kesin çizgilerimizin dışında bir şey yapılmasına izin vermeyiz. bu konuda bize güvenin yav.  

MB: tabii ki güveniyoruz ama dışişlerinin bir çalışması şekillendikten sonra, bunlar medyayı arkasına alırsa, geri dönülmez bir noktaya gelebilir. Yani, sizin kırmızı çizgilerinizi kapalı kapılar ardında ifade etmeniz sonuç vermeyebilir. Açıkçası bunun endişe içindeyiz... Bunları ben sadece Mustafa BALBAY olarak söylüyor değilim, gazetemizde Cüneyt ARCAYÜREK'ler, Mümtaz SOYSAL'lar var. Genel hassasiyetimizle ilgili sıcak bir konu olduğu için biz durumu manşete çıkardık.  

İB: biz şu aşamada tamam kapalı kapılar ardında götürüyoruz çalışmayı ama sizin dediğiniz gibi iş geri dönülmez bir noktaya gelirse, tutumumuzu değiştiririz. Gerekirse ben çıkarım, Kıbrıs konusunda olması gerekenler şu, ama hükümet şöyle davrandı derim. İnanın buna. Ama çalışmalar sürerken, şu aşamada, biz hükümetle, dışişleriyle çatışan durumla olmak istemiyoruz... Şimdi, olan oldu... Sonuç olarak biz zarar gördük. Size sormamam gereken bir şey olduğunu biliyorum ama bu haberi size kim verdi  

MB: sormamam gerektiğini biliyorum dediniz, iyi dediniz. Lütfen bu konuda bir şey sormayın.  

İB: bu bizim için çok önemli. Bir kaçak var. İçimizde bir durum var. Bunu bulmamız lazım. Bize yardımcı olun. Size bu belgeleri kim verdi  

MB: Sayın Başbuğ, size yalan söylememi istemezsiniz. Hoş da olmaz. Lütfen konunun yu yanına girmeyelim.  

İB: Mustafa biz bunu bulmak için, bak, nasıl diyeyim, kıvranıyoruz... bulmamız gerek... Size bunu veren üniformalı mı  

MB: Sayın Başbuğ bu çalışma bu karargahta yapıldığına göre, biz size ne diyeyim... Şimdi tutup, Meteoroloji Genel Müdürlüğünden biri verdi mi diyeyim. Gerçekten konunun bu yanını kapatalım.  

İB: elinizde başka ne var  

MB: Kıbrıs konusunda çok şey var... Bir bölümünü yayımladık. Siz de biliyorsunuz... Kıbrıs Türkiye'nin genel güvenliği açısından önemli olduğu için Hava Kuvvetlerinin çalışmaları, Deniz Kuvvetlerinin çalışmaları var, tabii Kara Kuvvetlerinin var... Bütün bunların üstünde Genelkurmay Başkanlığı Plan Prensipler Dairesi Kıbrıs Şubesinin de çalışmaları var.  

İB: sen bunlardan haberdar mısın

MB: evet.  

İB: elinde belge olarak ne var.  

MB: Sayın Başbuğ ben bu konunun merkezinde olan kişi olmak istemiyorum. Şuna inanın ben kişi olarak öne çıkmaya meraklı biri değilim. Ama bize, gazetenin hassasiyet gösterdiği konularla ilgili bilgi belge çok gelir... Örneğin, irtica ile ilgili, laiklikle ilgili, Kıbrıs'la ilgili doğal olarak çok kaynağımız var.  

İB: Mustafa size bunu veren, bakarsınız casusluk yapar, başkalarıyla da temas kurar... Bizim bunu mutlaka bulmamız lazım. Lütffen bize yardımcı ol. Bak, lütfen diyorum sana..

MB: bizim kaynaklarımızın yurtseverliğinden en ufak bir şüpremiz yok. Biz de bu haberleri yaparken doğal olarak işin gazetecilik yönündeyiz ama, başta da dediğim gibi ulusal çıkarlarımızı da gözeten bir hassasiyetimiz var.  

İB: yav bize güvenin. Sizin hassas olduğunuz konular bizim de üstüne titrediğimiz şeylerdir... Sizin haberi yaparkenki samimiyetinizden en ufak bir şüphemiz yok. Zaten şüphemiz olsaydı, siz burada olmazdınız. Biz 5 Ocak günü o açıklamayı yaparken de sizi yalanlayan bir üslup kullanmadık.  

MB: o açıklama bence çok talihsizdi. Eğer siz o açıklamayı yapmasaydınız biz de işte belgeler diye ertesi gün tam sayfa yapmayacaktık. Dışişlerinin açıklaması o kadar da dikkatimizde değildi. Ama onlar saat 13.30 gibi açıklama yaptı. Çok paralelini siz saat 16.00'da yaptınız.  

İB: bizimki yalanlama değildi, açıklayıcıydı.  

MB: ama oradaki gerçekleri yansıtmıyor' sözleri hemen medya tarafından yayanlama olarak algılandı. Zaten buna müsaitler. Üstelik sadece yalanlama da demediler, cumhuriyet yalanlandı dediler.  

İB: getirelim açıklamayı, birlikte okuyalım... (emir subayı açıklamayı getirdi. okuduk, baştaki tümcelerin haberi onayladığını konuştuk) biz bu kadarını yapmak zorundaydık. Çünkü orada ağır ifadeler de vardı... Bir defa bu çalışma, sizin elinizdeki çalışma bizim sonuç çalımamız değil. o çalışma bana geldi.  

MB: zaten hitab bölümünde sizin adınız var.  

İB: nasıl  

MB: yani belgenin, Andıçın, ya da çalışmanın diyelim, kime' bölümünde Org. ilker BAŞBUĞ yazıyor, kimden' bölümünde de, Genelkurmay Plan Prensipler Dairesi Kıbrıs Şubesi yazıyor. Altında da şube müdürü Albay Hayri B.'in adı var.  

İB: Mustafa kim verdi bunu sana  

MB: efendim lütfen dönmeyelim buna tekrar... Bakın güzel güzel konuyu aydınlatıyoruz.  

İB: benim söylemeye çalıştığım şu, bu belge bizim en son görüşümüzün aynısı değil. Bu belgeyle paralel yanlar var, paralel olmayan yanlar var. Ama, aynısı değil.  

MB: hangi yönlerini paylaşıyorsunuz, hangi yönlerini paylaşmıyorsunuz, onu da yazalım.

İB: yok, aman aman, zaten bu görüşmemiz tamamen özel... Hiçbir şekilde yazılması için bir şey söylemiyorum. Ben tek tek gazetecilere açıklama yapmam... Şimdi biz bu belgeyi size kimin verdiğini söylemeyecek minisiniz, en azından yardımcı olmayacak mınısız

MB: Sayın Başbuğ, yapmayın. Beni kendini naza çeken, bir şeyi söylemek için nazlanan ya da sizi refüze eden kişi durumuna düşürmeyin. Ben kaynak söyleyemem, kaynağı ima edemem.  

İB: peki şu benim üniformayı mı giyiyordu, onu söyleyin bari 

MB: sizin kaç beden giydiğinizi bilmiyorum. O yüzden sizinle aynı üniformayı giyip giymediğini bilemem. 

İB: yani üniformalı diyorsunuz  

MB: sayın Başbuğ bu belge Genelkurmay Karargahında hazırlandığına göre, sanırım sizin de akıl yürüterek vardığınız bazı sonuçlar vardır. Şimdi ben bu belgeyi Tapu Kadastro Genel Müdürlüğünden aldım desem, inanacak mısınız  

İB: (bir saati aşmıştık) paki şunu konuşalım... Bunu durumu nasıl düzelteceğiz  

MB: bir öneriniz var mı  

İB: birlikte konuşalım... Şimdi sizin elinizdeki belge, bizim son çalımamız değil.  

MB: isterseniz belgeler diyelim.  

İB: anladığımı kadarıyla ciddi bir kaynağınız var.  

MB: yani kaynaklar.  

İB: sizin elinizdekiler bizim bir katımızda yapılmış, yararlanılmış çalışmalar. Bizim bunu kamuoyuna böyle açıklamamız gerekiyor. Yani, evet bu tür çalışmalar vardır. Bunlar genelkurmay karargahında yapılmıştır. Komuta kadamesi bundan yararlanmıştır, ama sizdeki çalışma belli bir katta kalmıştık.  

MB: Sayın Başbuğ böyle bir açıklama yaparsanız, bu kez karargahın altı ile üstü ayrı mı düşünüyor sorusu daha derin sorulur. Tabii yine de siz bilirsiniz. Bendeki belge, sıradan bir kıta çalışması değil, Genelkurmay Plan Prensipler Dairesi Kıbrıs Şubesinin. Yani sizin buradaki uzmanlarınızın çalışması. Üstelik onlar bu çalışmayı yaparken yanlarına Deniz Kuvvetlerinden bir Amirali de aldılar. Yani belgede onun da imzası var. Üstelik, hitap bölümünde sizin adınızın olduğu bir belge çok da alt düzey bir çalışma olarak algılanmaz. Kesinlikle yanlış anlamayın ama eğer siz bu belge alt düzey bir çalışma diye açıklama yaparsanız, biz bu kez belgelerin tamamını da açıklayıp, başındaki sonundeki isimleri de kamuoyuna duyururuz. Bunu, belgenen çok sıradan, alt düzey  bir çalışma olmadığını kanıtlamak durumunda bırakmayın bizi.  

İB: anlıyorum. Şu anda sizinle konuşarak bir yere varmaya çalışıyoruz zaten. Başta da söyledim biz sizi TSK'yi seven, iyiliğini isteyen kişiler arasında görüyoruz... Belki karşı taraftakilerle de temas kurmalı.  

MB: yani kimlerle  

İB: bizim gibi düşünmeyenlerle... Belki görüşmelerle, diyalogla onlar da bizi anlar... yani bir düşünce olarak söylüyorum.  

MB: tabii sizin kararınız ama, karşı tarafta bir kemikleşme olduğu da dikkatinizi çekiyordur.  

İB: konumuza dönelim... Peki biz açıklama yapmasak da, siz elinizdeki belgenin komuta katının görüşü olmadığını, yararlanılan bir belge olduğunu yazamaz mısınız  

MB: diyelim ki yazdım. Bunun hemen ardından, az önce söylediğim gibi, o zaman kamuta katı ne düşünüyor, sorusu gündeme gelmez mi  

İB: tabii bu konuşulacaktır. Zaten kimileri öyle yazıyor... Ama ne yapmalı, bir şekilde bu belgeyle ilgili aydınlatıcı bir şey söylemek gerekiyor.  

MB: kime  

İB: yani herkes bunu soruyor. Gazeteler... Mustafa saat 11.30, ben bu görüşmeyi bir saat ya da bir saat 15 dakika olarak planlamıştım. Akşam tekrar görüşebilir miyiz... mesela 19.00 gibi.  

MB: tabii olabilir... ben 19.00'da buradayım..

Saat 18.58'de karargaha giriş.

19.02'de emir subayı bekleme odasına geldi. Sayın Balbay, bu program dışı bir görüşmeydi, komutan traş oluyor. Buradan bir yere geçecek, birkaç dakika rica ediyoruz' dedi. 19.08'de odaya giriş.  

MB: efendim tam traşın üstüne geldim... Ben de aslında traşı uzatacak değilim.  

İB: (gülümseyerek) nerede kalmıştık... siz ne yapabilirsiniz, diyorduk. 

MB: ben bir günlük yazı taslağında istediği tümcenin olduğu yeri gösterdim, Genelkurmay Karargahında Kıbrıs Şubesinde hazırlanan bir çalışma' dedim. Hazırlanan ve orada kalan bir çalışma, dedi... Üstünde konuşurken, kapı açıldı. Özkök geldi. Pardesüsünü de giymiş. Eldivenlerini takmamış. Ayağa kalktım. Enini sıktım. Nasılsınız, dedik karşılıklı. ne yapıyorsunuz, dedi. Malum konuyu konuşuyoruz, buyrunuz siz de dedim. Gülümsedi, siz enine boyuna konuşun, dedi. gitti  

İB: bu kaynak bizim için çok önemli.  

MB: ben görüşlerimizi söylemiştim. 

İB: gün boyu siz de durum değerlendirmesi yapmış, bizi anlamışsınızdır  

MB: sanıyorum siz de bizi anlamışsınızdır... Ben yineliyorum, sizin söyleyeceğiniz her şeye, yapacağınız her açıklamaya açığım. Bunu yazabiliriz  

İB: yok hayır, siz tek başımıza öne çıkmak istemiyoruz. Hükümet bir yerde biz bir yerde görüntüsü vermek istemiyoruz. (sohbetin 15. dakikasından sonra artık konuyu değiştirdik... ırak'ı konuştuk. abd'nin durumunu konuştuk...)”

16 Ocak 2004 tarihli notta;

“16 Ocak Cuma... İS'le ŞE'yle görüşme... sabah 9.30-10.4

İS: kritik bir dönem... Bunlar devletle tanışıyor. Bakarsınız, iktidarda kalmak için ne yapmamız gerekir diye düşünebilirler. 

ŞE: yok efendim, siz kendi akıl ve mantık çizginiz içinde bunu söylüyorsunuz ama, benim bunlardan umudum yok... Bunların beyni uyuşmuş... Benim umudum yok...bunların yetişmesi böyle.

İS: tabii biz sizinleyiz. Siz bir bütün olarak hassassınız... Ama sizi bölünmüş göstermek isteyenler var. Bu çok önemli.  

ŞE: ne dediğinizi çok iyi anlıyorum. ona dikkat ediyoruz.  

İS: ben çok şey yaşadım. 9-11 yaşadık. Yani öyle bir şey olmasın isterim. Bir kez daha biz yenilen tarafta olursak, hiç istemiyorum. Bundan korkuyorum  

ŞE: korkunuzu anlıyorum, endişeniz olmasın. Ona dikkat ediyoruz.  

İS: burada uluslararası dengeler çok önemli. Çok önemli... ABD ne yapar? Bunlara destek veriyor.  

ŞE: anlıyorum. Biz de ona dikkat ediyoruz. Bakıyoruz, şu aşamada öyle görünüyorlar ama, onlar düzeni kim sağlayacak ona bakar. Bizim onlara, bunların o kadar güçlü olmadığını anlatmamız lazım.  

İS: MB önde şimdi. Onun kendisine çok dikkat etmesi lazım. Özel hayatına özen göstermesi lazım. Her türlü çamuru atabilirler  

ŞE: evet, yakaşıklı ama, her yaklaşanın salt bu özelliği nedeniyle yaklaşmadığını bilmesi lazım... İşte CHP biraz hareketlendi. Geç oldu ama, iyi oldu. Şimdi KOÇU da arayıp tebrek edeceğim.

“SENER.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

5 Nisan 2004 tarihli notta;

“5.4.0  Pazartes   

- İlhan abi aradı, yarın Turgay C.'in (TC) önerileri görüşülecek. Yeni bir şirket kuralım, önceki tüm yapıyı bitirelim diyor. Bu aynı zamanda gazeteyi tümüyle ona teslim etmek anlamına da gelebilir. Zekeriye T.’ le birlikte gideceğiz Temizel'le 31 Mart çarşamba günü öğle yemeği yedik. Abdullah Cevdet sokak Sava restoranda. Sonrasında bürosunda (Türkiye'nin Sorunları Vakfı) Cumhuriyet için yaptıkları hazırlıkları anlattı. Durum vahim. Verdiği bilgilerin özeti şöyle  

1- TC'nin Cumhuriyeti ele geçirmesine ramak kalmış. Adam her şeyi mahsuplaşmayla çözmüz ama, bunu Cumhuriyettekiler iyi incelememiş. Adamın şirketteki payı yüzde 47 gibi. Yani yüzde 50'ye geçmesine az kalmış.

- TC cumhuriyete para koymuyor. Cumhuriyetin sırtından para kazanıyor. Size faturayı günlük kesiyor. Ama sizin gazete için bastığı kağıdı üç ay vadeyle alıyor.  

- Gazete başına siz 413 bin lira fatura kesiyorsunuz. Oysa 403 bin lira kesmeniz gerekli. Gazete başına günlük 10 bin lira yılda milyarlar eder  

- İlan işi rezalet. Bunu nasıl kabul ettiniz. Öncelikle adam sizi Yeni Asır, Takvimin yanına koymuş. 3. sınıf olmuşsunuz. Cumhuriyete bu yakışır mı? İlan geliri ağustos ayından itibaren yüzde 50 azalmış. Daha önce ayda ortalama 300 milyar lira ilan geliri varmış. Bu Gülbin E.nin yürüttüğü dönemde. Şimdi ortalama 150 milyar. Hatta daha altı. Bir ara 85 milyara kadar gerilemiş  

- Gazetede ne kadar ilan çıktığını bilen yok. Çıkartıyoruz dediler. Geçen hafta 3 gün saatlerce çalıştık ve bilgileri ortaya çıkardık. Bir de baktık aslında gazetedeki ilan sayısı azalmamış, gelir azalmış. Bu nasıl oluyor, anlamak mümkün değil  

- Vakfın durumu o kadar vahim ki, şu anda sizinle özel olarak ilgilenmek isteyen biri çıksa yönetim kuruluna işten el çektirebilir. El koyar. Devamında da ne olacağı bilinmez. İşin bu kadar vahim olduğunu bilin. Örneğin, vakıf gazetenin adını kiralamış. Ayda sanıyorum 15 milyar. Bu para yatmamış. Yatsa çok büyük bir gelir olacak. Yasaya göre bunun gecikme faizi ile birlikte yatması gerekiyor  

- Gazete şu anda ayda yaklaşık 150-200 milyar lira zararda. Kabaca 800 milyar gelir bir trilyon gider var. Eğer reklam gelirinizi korusaydınız, başa baş geliyordu. yani adam size zarar ettirmiş..  

- Kurtuluş var... biz plan yaptık. yeni bir yapılanma ve ek ürünler gerekli. Ek ürün ne olabilir. Buna kafa yorun... ek gazete, dergi ve benzer... eğer bununla ilgili bir plan sunarsanız ben sermaye bulabilirim. Ben iyi işletme kurarım. Benim geçmişte kurulmasına katkıda bulunduğum şirketler bugün iyi kar elde ediyor. Bunlar eski solcular... onlar bizim adımız önde olmasın, ama parayı da nereye, kime, niçin verdiğimizi bilelim diyorlar. en doğal hakları..”

4 Nisan 2004 tarihli notta;

“4.4.0  Paza 

Büyük Anadolu Otelinde Mustafa ÖZBEK'le yemek... Ciddi beklenti içindeler. Askerin bir çıkış yapabileceğini düşünüyorlar. Ne olabilir, bilmiyorlar. Avrasya TV'nin kabloya girmemesine yanıyorlar. Denktaşın daha sert konuşmasını bekliyorlar. iş referanduma kalırsa evet çıkacağını düşünüyorlar..  

Memetle de konuştuk... Merak etmeyin biz inanıyorum, planlıyoruz hayır çıkar diye düşünüyoruz. Zaten arkadaşlar gittiler. Çalışmaya başladılar. İlk gelen bilgiler de zaten bu yönde. 

Yarınki toplantıda da BİRLE BİR bir görünüyor. Dört ayrı görünüyor. Her şey daha iyi ortaya çıkabilir. O durumdan sonra. Biz artık rahatız. İsviçredeki süreci etkilemek istemiyorlardı. Şimdi o bitti.

Onlara gelen bilgiye göre İsviçrede Türkiyeden giden gazetecilerle BM birlikte çalışmış. Nasıl sunulursa Türkiyeden olumlu hava çıkar ona bakmışlar. Yunanlı gazetecilerle de konuşup karşılıklı ne tür manşetler gerektiğini kararlaştırmışlar. kendi aralarında konuşup şöyle manşet atalım demişler..”

16 Mart 2004 tarihli notta;

“16.3.04 sal 

Ç. le konuştuk... Tuncay ÖZKAN aramış, abi ben İstanbul TV yi alıyorum. Orada sizin üçlüyü aynen yapalım demiş. O da dur bakalım her şey belli olsun demiş. Özkök onu aramış önce emir subayı sonra kendisi. Üzüldüm demiş”

14 Mart 2004 tarihli notta;

“14.3.0  

Mehmet İLHANLA uzun uzun konuştuk... Genel durumu kendi açısından iyi görüyor. Kesin olacak diyor. Bu karar verildi, şu aşamada bunu engelleyecek bir şey görünmüyor diyor. Bu durum bir karşı devrim hareketi ise, dünyanın hiçbir ülkesinde karşı devrim bu kadar kolay olmaz. Bunun bedelinin olması gerekir 

Hürriyetteki haberi yapanla ilgili bilgiler verdi. İLGİNÇ..”

17 Mart 2004 tarihli notta;

“17.3.0  

Levent abiden önce öğrenci Kürşatla görüştük..ahh ah, 28 Şubat yarım bırakıldı. Birini yaralı bırakmak kötüdür... O zaman pek kesim küstürüldü..amma kazanan biz olmalıyız..sizin arkanızda kim var kardeşim... bunu soruyorlar... şu Nurettinle konuşsan da o iddialarını bir de biz dinlesek..”

“Martın ikinci yarısı... Ziraatçi İbrahim... bu günlerde hareketli..Rıfatı çekmişler. Bak demişler böyle olmaz. O da tamam demiş. Galiba biri devre dışı bırakmışlar..

Martın ikinci yarısında İlker abi, Amerikaya gitti. Orada pek çok kesimle görüştü. Orada eşiti olabilecek bir kişiyle yemek yerken, karşı taraftaki dedi Artık ülkenizde laikliğe bu kadar katı bakmayın. Biz böyle düşünmüyoruz. Bu böyle olmaz. Biz de tutumunuzu biraz değiştirin. Bu anlamda biz Amerikan Karalar Partisini destekliyoruz.' Bizimki hemen buna karşı çıktı. Geleneksel durumu anlattı. O da ısrar edince yemek bitti. Hemen ardından telefon ettirip, son bölümü tutanaklardan çıkaralım dedi. Karşılıklı kabul edildi ama, ertesi gün hemen elçilikte bir basın toplantısı düzenleme gereği duydu..

Mart sonu...Kıbrıs'ta referanduma gitme olasılığına karşı önlemler alınıyor. Oraya belli gruplardan insanlar şimdiden gitmeye başladılar bile..artık karar tamam, baktılar ki olmuyor, diyecek ki arkadaşlar olmuyor. o zaman ben çekileyim, diyecek..  

- Tabii bütün bunlardan Ahmet abinin de haberi olması lazım. Zaten uygun şekilde onu da bilgilendiriyorlardır”

“10 Şubat 2004 salı günü 

Etimesgut Jandarma Eğitim ve Spor Tesislerinde (JEST) sohbet..saat 17.15-20.00 arası.. 

ŞE- 
arkadaşlar şöyle bir araya gelelim, ne oluyor, ne yapabiliriz, enerjimizi nasıl birleştirebiliriz, bir konuşalım dedim... hepimiz farklı yerlerde aynı şeyleri düşünen insanlarız ama, gücümüzü birleştirmediğimiz için bir sonuç alamıyoruz... öte yandan da bu iktidar yapacağı her şeyi yapıyor..

-
Nedir, nasıl bir şey düşünüyorsunuz

ŞE-
benim düşüncem şu... Birçok dernek var, gazeteciler var, memlekette olup bitene duyarlı insan var... Bunları bir araya getirmek gerekiyor... Mesela siz öncülük etseniz, burada üç kişi bir araya geldi, bu on olur, sonra 20 olur... Derneklere yön verilir... toplumu biraz duyarlılığa sürüklemek lazım..

-
Valla paşam bu dediğiniz zor. Bu kuruluşları, kişileri bizlerin bir araya getirmesiyle alınacak bir sonuç göremiyoruz biz... Bir de bu iş gazete anlamında yazarlardan çok gazete yönetimlerinin işi... Şimdi biz yazdık, şu gazetede şu kadar yazar, ötekinde bu kadar yazar... Köşelerinde yazarlar, ama sonuç alınabilmesi için gazetenin bir yayın anlayışı olarak buna sahip çıkması lazım.  O zaman çoğalır bu iş... Geçmişte de böyle olmuştu... 28 şubat döneminde mesela..  

ŞE- 
arkadaşlar haklısınız da, ne yapacağız, ülke batıyor, size söyleyeyim... her şey kayıp gidiyor... ne yapacağız, bu batışı hep birlikte izleyecek miyiz? Olamaz böyle bir şey.

-
o konuda haklısınız. Bizler de yazıyoruz... melesa Kıbrıs, gitti gider..

ŞE-
evet Kıbrıs gidiyor... İş onunla da kalmayacak, arkasından Ege gelecek, sonra Güneydoğu'yu tartışılır hale getirecek... Gidiş bu... Ama öte yandan da Anadolu’da bir potansiyel var. Bana gelen tepkilerden, gidince karşılaştığım manzaradan bunu görüyorum... Bunu harekete geçirmenin yollarını bulmak lazım..

Kıbrıs’ta ne yapılabilir

ŞE-
şimdi biz Rauf  D.'a büyük destek veriyoruz. Adam hakkını yememek lazım kahramanca mücadele ediyor. hem içeriye karşı hem dışarıya karşı... örneğin ben ayda en az 2-3 kez arıyorum kendisini, aman ha sağlam durun diyorum..

New York’ta bir şeyler oluyor... bu aşamda ne yapmak lazım

ŞE-
tabii oradaki gelişmeleri izliyoruz. Çıkan sonuca göre bir şey yapmak gerekiyor. Belki yazılı bir metin, belki bir bildiri gerekir, öyle bir şey olabilir..

Paşam sizi çok iyi anlıyoruz. Belki bizimle her şeyi bütün açıklığıyla paylaşamayacaksınız ama, şöyle bir gerçek var ortada; sizin bir numara ile sizin kafanızdakileri yapmak çok zor... önce orada bir şey yapmak..

ŞE-
öyle mi görüyorsunuz..

Evet... Bu bir tek bizim görüşümüz değil. inanın buna. Sokakta her yerde insanlar böyle konuşuyor..

ŞE-
nasıl konuşuyor

Yani sizin de kulağınıza gelen şeyler... İşte cumhurbaşkanlığı adaylığıyla tavladılar deniyor... Hükümetle anlaştı deniyor..

ŞE-
bütün bunlar söyleniyor öyle mi

evet, her yerde... Burada bizim gördüğümüz bir şey var. Siz tamam, bütün kuvvet komutanları tamam, bloksunuz, ama üstünüz olmayınca olmuyor..

ŞE-
işte dediğiniz gibi, kuvvet komutanı arkadaşlar bakımından bir sorun yok. Aynı düşünüyoruz... Benim sizi çağırdığımdan, şu andaki sohbetimizden öteki arkadaşların haberi var... Türk Silahlı Kuvvetleri sizin kafanızdaki şeyleri düşünüyor. inanın buna... öte yandan şu da var; yüzde 1, yüzde 99'a uymak zorunda. Uyar... Öyledir. O yüzde bir. kalan yüzde 99... uymak zorunda..

Zorunda da, öyle olmuyor işte... En tepe böyle olunca, altındakiler ne yaparsa yapsın, işte öyle bir çıkış deniyor... Olmuyor, istenen sonucu vermiyor. Biz yıllardır ülkede olup bitenleri izliyoruz. Bir genelkurmay başkanının değil yüksek sesle görüşünü anlatması, şöyle kaşını çatması yeter. Biz darbe falan yapın demiyoruz ama, şöyle bir duruş paşam... o yok, o kalmadı... o zaman da her şey havada kalıyor... siz bir araya geldiğinizde kendisine bunları söylemiyor musunuz

ŞE-
söylüyoruz... inanın en açık şekliyle söylüyoruz..

Söylersiniz de, acaba şöyle açık açık konuşuyor musun

ŞE-
Konuşuyoruz, söylüyoruz... Bizde tabii bir kıta disiplini terbiyesi vardır. bir arkadaşım anlattı. Tümgenerallikten emekli... bir üstü ile pek çok görev yerinde birlikte olmuş. her seferinde komutan o olduğu için yanında pek konuşmamış... binbaşı olmuş öyle, Albay öyle, General olunca çıkışmış, ya komutanım hiç konuşmadan emekli olacağım' demiş... o hesap, biz artık general olunca ayrıca konuşuruz. Bu aşamadan sonra benim kaybedecek neyim var? O yüzden her şeyi açık açık konuşuyorum..

Olur, olmaz ayrı konu, şöyle bir senaryo düşünüyorum... Şimdi siz de söylediniz kuvvet komutanları blok, 4 kişi... Altında ordu komutanları, orgeneraller, korgeneraller blok, onun altında tümler, tuğlar blok, hepsi bir araya gelse ve dese ki; sizinle olmuyor... İşte Kara Genelkurmay olur, siz Karaya geçersiniz,  İzmir'deki Jandarma olur, İstanbul'dakini de artık ne yaparsanız..

ŞE-
ya o, siz gidin derse..

Diyemez... Tümünüzü karşısına nasıl alır

ŞE-
evet, diyemez, ama...(uzun süre sustu, düşündü...  

Siz şimdi yüzde 1 diyorsunuz, yüzde 99'a uyar diyorsunuz ama 4 yılı var. Kadrosunu yapar... Mesela biz fazla tanımıyoruz, İlker BAŞBUĞ nasıl biridir

ŞE-
o... o karargahta, genelkurmay'da artık... (gülümseyerek) başka bir söze gerek var mı..  

-
Siz Ağustos'ta emekli oluyor musunuz 

ŞE-
evet, (iç çekerek) benim görev sürem doluyor... Aytaç paşanın da doluyor...bir şeyler yapmamız lazım arkadaşlar... bu medya çok önemli.. 

paşam bu konuda sizi anlıyoruz ama, inanın bu iş yazarlardan çok gazete politikalarının işi... Mesela Genel Yayın Yönetmenleriyle de konuşun, patronlarla konuşun..

ŞE-
doğru da mesela bu Ertuğrul Ö.'le ne konuşulur, konuşulur mu  

haklınısınız.

ŞE-
(gülerek, özkök soyadını kastederek) soyadlarda bir sakatlık var..

patronlarla zaman zaman görüştüğünüzü biliyoruz... onlar etkili oluyor, bilesiniz..

ŞE-
evet, görüşüyoruz, bize gelince başka bir halde oluyorlar... Bir de tabii şaşırıyor insan, mesela o Akşam Grubunun sahibi geldi, adam zavallı bir adam gibi oturuyor... ama yine de onlarla da konuşmak lazım..

Gazete patronlarının tümü teslim... Sabahınki de öyle.

ŞE-
evet, ilhan beyle de konuşup, olunla bir konuşmak lazım... Orada da kardeşim adamlar resmen haberleri çarpıtıyorlar. Son Suriye olayı... Gazete haberlerine göre operasyon tamamen Emniyetin işi... Oysa biz yaptık. O Sabahın temsilcisini çağırdım, kardeşim yalan yazıyorsunuz dedim. Yüzlerine söyledim... Ne aşağılık iştir... Bu kadar teslimiyet... Biz bu gidişe tamamen seyirci kalamayız..

SE-
 bir anlamda şöyle bir durum... Bunların Kıbrıs’ın altında kalmasını sağlamak ama, Kıbrıs’ı da kaptırmamak... çok ince bir durum.

SE-
hepimiz elimizi taşın altına sokmamız gerekir... Ne demiş Nazım HİKMET, sen yanmasan ben yanmasam nasıl çıkar karanlıklar aydınlığa..  

“18.2.04... Meclisin karşısınd 10.30-12.0  

SE-
benim bir önerim var, birbirinden bağımsız, bölük pörçük hareketlerler var. Bunları bir araya getirip çoğaltmak lazım diyorum..

İS-
Aynen biz de öyle düşünüyoruz. ADD'ler var. Üye sayısı 100 bini üzerinde şube sayısı 503 olmuş... Bunlar Anadolu'da çoban ateşleri gibi duruyor... Ben Aydın'a gittiğimde dönerken bu aklıma geldi..

SE-
Biz bir çalışma yaptık. Öteki üç arkadaşımla birlikte konuştuk. Bu kararı aldık. Artık yürüyeceğiz. Kararı aldık. Burada arkadaşımız Plan Prens. Ali her şeyi notc ediyor. Bilgi de verecek... İlk iş olarak 3 Mart Hilafetin Kaldırılışı ve Tevhidi Tedrisat Kanunun yıldönümü. O gün büyük bir toplantı yapılacak. Biz de çağrılı olarak geleceğiz. Öteki arkadaşlarım da gelecek... Konuştuk onlarla da. hani dedim ya yüzde 1 yüzde 99'a uymak zorunda. Biz artık ona bakmıyoruz. Kendimiz yürüyoruz

İS-
Bizim çalışmamız da şöyle, (çizerek) bir üçgen, en tepesinden teğet olarak yana bir çizgi, ucunda bir diktörtgen. Ortasında bir yuvarlak, çekirdek. Üçgen ADD, dikdörtgen ortak bildiriye imza atacak derneklerin temsilcileri, ortasındaki çekirdek de bildiriyi kaleme alacak olan dar grup... (metin Aliye verildi

 SE-
Mutlaka bir şey yapmak lazım... Zaman geçiyor... İlk iş olarak mart ayında 3 martta bunu yaparken, Denktaş’a da omuz vermek gerekli.. Belki onu da çağırırız, bizler dinleyici bölümünde otururuz..

Kıbrıs'ta ne oluyor sizce

SE-
işte orada ne olduğu tam olarak bize de bilgi vermiyorlar

-
Bir bildirinin söz konusu olacağını söylemiştiniz..  

SE-
İşte onu biraz yazılıp çizildikten sonra yapmak istiyoruz. Şimdi, komutana, Köşk'e bilgi verildiği onların kabul ettiği söyleniyor. Bizde böyle bir bilgi yok. Yani böyle olduğuna ilişkin bir bilgi yok. Öymen'in konuşmasındaki o bölüm çok önemli..  

İS-
Tabii burada dengeler çok önemli. AB karşımızda ABD karşımızda, ona göre hareket etmek gerekiyor..

SE-
Evet onlar karşımızda ama bizim de gücümüz var. Dayandığımız bir güç var. buna inanıyoruz. Bunu harekete geçirmek lazım. Biz kimlerle görüştük, bilgi verelim. Anıl ÇEÇEN, Yıldırım KOÇ, Malatya, İstanbul, Samsun, 9 Eylül Rektörleri. Onlar çok heyecanlı. Malatla falan bir görseniz, bu işi yarına bırakmayalım diyecek kadar heyecanlı. Buna yeni rektörler de katılabilir. Artık bilen bilir, gören görür, biz yola çıktık..

İS-
bu Turgay benin canım ciğerim. Yurtsever, buna inanın... Bakın Gürbüz de öyle. İstanbul gibi bir yerde belediye başkanlığı yapıyorsanız, burası bir de yeni imara açılan bir yerse bazı işleri racon keserek yapmanız gerekir. Ama benim sözümden çıkmaz. Şunu yap derim yapar..

SE-
tamam, zaten bizim yeni staretjimiz şu: bölücü olmasın, mürteci olmasın yeter. En geniş katılımı böyle sağlarız... Ama adamın da iyice kire, çamura bulaşmamış olması gerekir..Bir şey yapmamız lazım. Bazen gece birden uyanıyorum ve ne yapmak lazım diye hayıflanıyorum..”

Şubat 2004 tarihli notta;

“10, 17, 18 Şubat akşamları..  

- 
Bu tür yöntemlerle bir sonuç alınamaz. Buna inanıyoruz. Her şey tamam. Artık gizleyen, saklayan da kalmadı.  Bizimkiler her şeyin en az yüzde 70'inin karşı tarafça bilindiği gerçeğinden hareket ediyorlar  

- 
Biz inanın endişeli değiliz. rahatladık..

-
Zaman olarak nedir?? Aylar, haftalar, günler..

-
Saat saat durum... Artık çok netleşmiş görünüyor... Yapılması gereken belli..”

“20.2.04 Ahmet Zeki bey odama geldi 

- 
Denktaş New York'a gidinceye kadar hükümetten yazılı bir şey istedi. Bir şey olursa kendilerinin arkasında olacağına ilişkin bir şey vermediler. Havaalanında bana, kandırıldım dedi. Bunu yapacaklarını bilseydim NY gitmezdim dedi.

-
Ama CB. Türrkiye'ye zarar vermek istemiyor. Bunun için katlandı. Bize ulaşan bilgi özellikle askerler bu süreci onaylamadılar. Ama böyle açıklandı. Şimdi onlar hükümete şu bilgiyi ulaştırdılar bizim görüşlerimizi tam olarak yansıtmadınız. Bizim adımıza konuştunuz. Oysa biz size rezervlerimizi iletmiştik. Eğer martta süreç bizim rezervlerimiz dikkate alınmadan devam ederse, durumu kamuoyuna açıkça duyurururuz dediler... Böyle bir durum var.

-
Askerler dışişleri kanalıyla görüşmeye güvemiyorlar. Denktaş'la ayrı ve doğrudan bir görüşme ortamı aranıyor. Belki kurye olacak..”

“CA 18'inde, laf aramızda ben Denizle görüştüm... Ağustosa kadar bir şey yapmaları lazım dedim, geç dedi... geç dedi. ahh oğlum ah, bu iş gitti gider. Sen beni dinle.. Bunların bir şey yapacağı yok. Ben laf aramızda bunu aklı başında sanırdım değil... bu iş itti gider oğlum... Çok üzülüyorum... Bu hale mi gelecektik, 80 yıl sonra bunları mı konuşacaktık...”

Şubat 2004 tarihli notta;

“Hakan T. aradı 

Ya BALBAY boşver bizim dönimmiiz geliyor. bizim dönem. Belki sen siyasette ben medyada ya da tersi... Kıbrıs'ı devlet vermez derin devlet vermez. Bunlar orada toslar, martta yüzde 42-45 arası alacaklar, CHP yüzde 15-16 alacak. Baykal gidecek, Devriş gelecek. O da başaramayacak, derken önümüzdeki ekim, kasımda işler değişecek... Yaz, aynen böyle olacak... Derviş bana 50 sayfalık bir metin gönderecek. Resmen hazırlanıyor..”

25 Şubat 2004 tarihli notta;

“25.2.0 çarşamb  

- 
Levent ve Kürşat abi ile görüşme... Heyecanlılar. Ciddi bir kararı almış olmanın rahatlığı içindeler  

- 
Atacağımız adım çok önemli. Bunu bir anlamda Amaysa tamimi gibi düşünün. O kadar kesin bir başlangıç... Ama aynı gün Denktaş’ın da olması ciddi bir durum. Denktaş’ın öne geçmemesi gerekiyor  

MB- öyle diyorsunuz ama, Denktaş zaten gündemde o öne geçer..  

Biz asıl bu toplantının öne çıkmasını istiyoruz

Aynı gün akşam, Mustafa ÖZBEK'le yemek... Özbek’in yanında Hasan Ü., Bülent E. vardı ve Gökhan Ç. bir de basın daşınmanı.. Avrasya TV'nin yayına başlamasıyla ilgili hazırlıkları anlattı. Ulusal duruşu olan herkesi çağırıyorlar. Özbek heyecanlı... Bu işi başaracağız diyor. Asıl olan biziz diyor  

- 
Biz Avrasya TV'ye Kıbrıs’ta başlattık. Gelen telefonları dinlesen ağlarsın. İnsanlar o kadar duyarlı  

- 
O gün panelde söylediklerinizi ekranda söyleyeceksiniz. Mikrofon sizin. Ne istiyorsanız söyleyin. Memleketi bunların elinden kurtarmamız lazım”

27 Şubat 2004 tarihli notta;

“27.2.0 cum  saat 17.30'da 

Levent ve Kürşatla görüşme... Hazırlıklar tamam. Davetiyeyi baslışlar. Asıl hedef olan dörtlüyü anlattılar. Ama bunu kimsenin bilmemesi gerekiyor. Bir bildiri okunacak. Ertuğrul beye güven var..  

- 
Siz kazanan olacaksınız hiç şüpheniz olmasın. Kazanan siz olacaksınız kesinlikle Denktaş’ın öne geçmemesi gerekiyor. Bunun yolunu bulmamız lazım”  

“1. 3. 04 pazartes saat 11.00 

Aynı şekilde görüşme... Bizim önerimiz kabul edilmedi. Sonra en başa Şener'e gittik. Ceketi çıkarmış. Kusura bakmayın dedi. Ben de, demek ki bir şeylere soyundunuz... Gülüştük.  

Levent de oturdu. Dediğiniz gibi yazılırsa, engelleyebilirler. Zaten emirleri dinlemiyoruz, bunu ilan etmenin gereği yok.  

Birliktelik kurmak gerçekten zor. Biz de zorlandık ama bunu başaracağız..”

3 Mart 2004 tarihli notta;

“3 MART  

- Gidiş... İlhan abi ile... İçerisi dışarısı kalabalık ama, heyecan yüksek değil. Komutanların girişinde alkış iyi ama, ayakta olabilirdi değil...suratları asıktı... Son anda İlker BAŞBUĞ ve Genkurmdan Korg Metin de vardı. Onlar son anda... Sanırım, Hilmi Paşa Kuvvet Kom gideceğini haber aldı, ben de içindeyim demek için gitti. İlker paşayla hiç konuşmamaları dikkat çekiciydi 

Dışarı çıktım, İP'li gençler... ve orta ve üst yaştan insanlar vardı. ADD'den yoğun katılım..  

Bitişte, İlhan abi neşeliydi. İşte bak kaldın iyi ettin dedi, iyi ki çok satışlı medyaya gitmedin dedi. Sonra kentte rektörlerle öğle yemeği. Dokuz Eylül Rektörü Prof. Emin A., Samsun 19 Mayıs Ferit B., Malatya İnönü Prof. Fatih.., Bursa Uludağ Prof. Mustafa Y., Mersin Üni. Rektörü Prof. Uğur O., Trakya rektörü Prof. Osman İ.... Çukurova rektörü,..  

Malatya çok heyecanlı...bu işi uzatmamak lazım. en kestirme yoldan halletmek lazım. Başka türlü zor. Böyle örgütlenmeler uzun iş...'  


ADD'nin sekreteryasının güçlendirilmesi görüşü benimsendi 

İlhan abi söze, kendimi biraz öveyim' diye başladı Bu benim Aydın'dan dönerken oluşturduğum düşünce. Birden aklıma geldi. 500'ü aşkın şubeleri var, yüzbin üye var. Hantal yapı. Buna bir baş lazım. Şimdi oluyor işte. Modelimiz işliyor. Üçgen ADD, yanında dörtgen onu destekleyen kitle örgütleri, içinde daire çekirdek. Kararları o verecek…..

Arkadaşlar biliyor musunuz, Doğan AVCIOĞLU bana hep, İlhan göreceksin ben haklı çıkacağım, 100 yaşına kadar yaşayacağım ve haklı çıkacağım, derdi... Ömrü vefa etmedi. Bakıyoruz haklı. Türkiye gibi ülkelerde çok partili sistem gericiliği getirir. Bu böyle. Şimdi ABD'nin de işine geliyor bu yönetim... Bu seçimleri, yerel seçimleri ciddiye almamak lazım. Ona göre yürümek lazım. Devlete anlatmak lazım. Şimdi hükümet devlete karşı ve biz solcular hüükmete karşı devletin yanındayız. durumun özeti bu...'

3 Mart 2004 tarihli notta;

“saat 17.00

Leventle görüşme... Genelde memnunlar yanında Ali de vardı. Ölüyü diriltmeye çalışıyoruz dediler, toplum için. Bir haftada bu dediler. 8 Mart Kadınlar Günü için etkinlik planlıyorlar, büyük katılım hedefliyorlar..

Akşam, Hacettepe öğretim üyeleri lokalinde yemek. Nihat B. hoca, Ertuğrul  K., ADD yönetiminden birkaç kişi ve Zekeriya T.... Burada da üçgen, dörtgen ve çekirdek... Denktaş da lider olamaz mı,  ben yavru vatanı kaybettim, anavatanda siyasete geldim dese vs..

Gece İlhanla görüşme... Katılım tahmin ettiğim gibi. Hedef tamam, bir endişe yok. Herkes artık rahat. Zaten Denktaş’tan güvence de alındı.”

4 Mart 2004 tarihli notta;

“4 Mart akşamı Anıttepe tesislerinde yemek.

Ben, Fikret, Selçuk, Şener, Levent, Ali E., Hakkı K.... sonradan da Mustafa Y...

- Eylem iyi, organizasyon kötü. geliştirmek lazım..   

- Selçukun Aydın D’la görüşmesi yararlı olur... Doğan'a, bu iş tamam deniyor,  

AKP götürecek deniyor, 10 yıl bu iktidar gider deniyor..  

- Sener, bu işi bırakmayacaklarını, heyecanla söylüyor..  

- Selçuk, çocukluğumda Adanada huysuzluk ettik, çok edince babam falakaya yatırdı. sonra da Ziverbeyde yatırınca, vız geldi alışığız dedim., yani alışığız…  

- Madanoğlunun anıları ilginçtir, ben redakte etmiştim..  

- Kıbrıs önemli bir kırılma noktası olacak.  

- Denktaş sağlam duruyor..  

- Geceleri uyuyamıyoruz..  

- durumun vahameti anlatıldı... En tepenin durumu konu edildi.”

9 Mart 2004 tarihli notta;

“9 Mart salı 200   

- Leventle görüşme.. ABD elçisi İstanbul'da Cüneyt Ü., Hasan C., M Ali B.ve benzer 7-8 gazeteci ile konuşmuş. Üç temel şey söylemiş 

1- Atatürk bugün yaşasıydı, yaptıkları nedeniyle insan haklarından yargılanırdı  

2- Irak'ta toprak bütünlüğü istemek ahmaklıktır  

3- Türk Silahlı Kuvvetleri geleneksel misyonunu tamamladı  

bunları sağlam bilgiler olarak öğrenmişler..  

Artık görüşmeme kararı... Belki daha sağlıklı olur. Çünkü bizim görüşme çorbacılar olarak yerleşmiş. Bunu Fikret'e söylemek gerek.  

Salı Perşembe Beştepe’deki yeni bina, öteki günlerde eski binada çalışıyorlar.  

Kıbrıs mitinginden umutlular.  

6 Mart Mitingine Anadoludan 980 Otobüy gelmiş. her birinnde ortalama 40-45 kişi olsa, 40-45 bin ediyor. Biraz da Ankaradan katılan, 50 binin üzerinde olduğu hesaplanıyor..  

Son birkaç akşam İlhanla da konuştum. Rahat görünüyor. Verenin temaslarını merak ediyor. Onlar da bazı şeyler biliyorlarmış..”

11 Mart 2004 tarihli notta;

“11 Mart 200

İbrahim Y. uğradı.. Çok heyecanlı. Bunlar çok kararlı diyor. Kafalarında ne var bilmiyorum... Şener abi çok sinirli diyor, vatan millet yemin diyor.. 

- 10 Martta Hürriyet'in manşetki, İstanbuldaki fişleme, 3 Martın intikamı, rövanşı olarak algılanıyor..  

- 11 mart Hacettepede Türkçe ve yaratıcılık konulu panele katıldım. Çok güzeldi. İnsanlar yerlerde oturuyordu. Sevindim..  

Dönüşte Emin Ç. aradı. Seçimlere kadar yıllık izin kullanmaya başlamış. Ana avrat küfrediyor. Ben de çok üzüldüm. Kendisindeki Melih GÖKÇEK belgelerini bana verecek... Bu bir milat olabilir... Ç., korumalarıyla, bağlantılarıyla devlet gibi adam, onun yazı yazması engellenebiliyorsa, bunun sonu nereye varır”

“MASAL.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

12 Mayıs 2004 tarihli notta;

“12 Mayıs Çarşamb   

- Ufuk S. ve İbrahim Y.'le kuleli köşebaşı'nda öğle yemeğil..  

- Sözlemez, Aytaça çok ağır konuşmuş. Size güvenildi, çıkıldı, ben gidiyorum demiş. O tutmuş... Birşeyler yapmalı. O biz olacağız diyor. Bana Flaş TV de birlikte program yapalım dedi  

- Tuncer KILINÇ, Ecevit'e gitmiş. Partiyi bize ver demiş. O da siz gelin katılın demiş. Verir mi”

20 Mayıs 2004 tarihli notta;

“Söylemezle 20 Mayıs Perşembe günü de Bestekardaki bürosunda oturduk. Viski içtik... 24 Nisan referandumundan bir gün önce İzmire gidmiş. Hurşitle görüşmüş. Birlikte hemen emekli general, genelkurmay başkanı aramışlar, ortak bildiri imzalansın diye, toparlayamamışlar. Çok kızmışlar... Yine de çok uğraşılmış, onların uğraşı olmasa referandumdan yüzde 80 evet çıkaşibilirmiş”

“gazetedeki süreç  

Temizelin İstanbula gitmesiyle bir ivme başladı. Ben tüm işletme şirketlerinin yönetiminde yer alıyorum. Reklam, yayın vs. Temizel, zaten senin ve İbrahimin üzerine kuruyoruz her şeyi dedi.  

Gazetede 14 Mayıs cuma akşamüstü bir toplantı yapıp arama konferansı yaptık. Herkes katıldı. 1.5 saat planlıyorduk, 3 saatte zor bitti. Ben artık çok kararlıyız. ayın birinci maaş ama iyi iş dedim..  

19 Mayıs çarşamba günü  Salim Taşçıya çağırıp, arkadaş seri ilan başlatmak istiyoruz dedim, durumu anlattım. Bir telf etti büroya ve seri ilan başladı. Bunu işletmecilik deneyimimde bir milat olarak gördüm. Demek ki başarabiliriz dedim  

20 Mayıs perşembe günü Genç İşadamları Vakfının konferansını bu kaygılarla kabul ettim. Gittim. Çünkü sabahtandı. Orada şu mesajı verdim cumhuriyet olarak üretimin, refahın paylaşımıyla çok ilgilendik, bunun dengeli olmasını misyon edindik. Ancak bunun yanına, üretimin refahın arttırlamasına kafa yormayı da koyduk..  

İlhan abiye genel adımları özetleyince, afferin Balbay deyip keyifleniyor  

22 Mayıs günü Alev C. büroya geldi. Bozuk. Temizelin öne çıkmasını kabul etmiş ama henüz hazmedememiş..  

- Artık yarı aklım gazetenin işletmeciliği. Eskiden rüyalarımda manşet yazardım şimdi tam sayfa ilan alıyorum.”

29 Nisan 2004 tarihli notta;

“29 Nisa  

Akşam Perşembe Grubu toplandı. Erdal bey, Türkiyede artık demokratik yollardan yapılabilcek çok az şeyin olduğunu söyledi. Adamların dini alıp kullandığı geriye bir şey kalmadığını söyledi. Hurşit bey için çok övücü şeyler söyledi. Takıldım: hayatta en hakiki mürşit Hurşittir... Bir numara için molla diyoruz dedi..”

7 Nisan 2004 tarihli notta;

“7 Nisan Çarşamba 200  

- Zekeriya T. birlikte İstanbul'a gittik. Saat 17.00'de toplandık. İlhan SELÇUK, Alev C., Hikmet Ç., İbrahim Y., Emre K, Mustafa P., ben... Akın A.'ın da gelmesi gerekiyordu. Cenazesi varmış gelemedi..  

Temizel, 2 arkadaşıyla 3 gün gazetede çalıştı ve her şeyi ortaya çıkardı..  

Bir hafta önce Turgay C.(TC) gazeteye gelmiş, yukarıdaki kadroya yeni bir öneri getirmiş. Buna göre, yeni bir şirket kurulacak, büyük ortak Cum Vakfı olacak. Onlar küçük ortak ama, şirketin yöneticilerini küçük ortak atayacak...bugüne kadar olan alacak verecek de sıfırlanacak... Ciner bunu kabul ederseniz ben varım, etmezseniz yokum, reklamı da satış gelirini de size vereyim demiş..Temizel bu öneriyi inceledi ilk tepkisi şu oldu bunu kabul ederseniz tümüyle teslim olursunuz...'İlhan abi öyle düşünmediğini açıkça söyledi arkadaşlar bakın bu öneri çok açık ve bizi düzlüğe çıkaracak bir öneri. Gelin bunu ayrıca dikkate alın. Hemen hayır demeyin... Bakın okuyorum önerinin önemli maddesini: ortakların dörtte üçü evet demedikçe şirket yeni adım atamaz, feshedilemez vs. burada bizim de söz hakkımız olacak... Bir de bu Turgaya gözünüzü seveyim güvensizlik göstermeyin. O kardeşimizdir. Açık söyleyeyim benim içimde en ufak bir şüphe falan yok...' ben uygun bir dille bunun kabul edilmesinin zor olduğunu söyleyip şöyle dedim abi, bunlar reklam işini 2003 ağustosta aldılar, daha o ay geliri yarıya indirdiler. Sonra da aynı eğik düzlem sürdü. Bu neden? Açıklayamıyorlar. Sonra Cumhuiyeti Yeni Asır ve Takvim'le birlikte pazarlıyorlar. Bu cumhuriyete haksızlık. Son durum da bize 2 ay hiç para göndermediler. Bunu da açıklayamıyorlar. Geçen yıl temmuzda Dorint Otelde 5 kişi yemek yedik (TC, İbrahim, ben, Alev C., İlhan SELÇUK) orada üstüne basa basa, sen her ay 300 bin doları garanti ediyor musun, dedik. Evet dedi. Alev abi bunu yazılı bir protokole dökelim dedi. Ona da evlet dedi... Ama bu sözleri tutmadı...' İlhan abi bunları dinledikten sonra arkadaşlar yeniden bakalım dedi... Emre, Hikmet, Alev abiler de soğuk görüş belirtti. ben ve İbrahim de..”

17 Nisan 2004 tarihli notta;

“İlhan abi 17 Nisan Cumartesi gecesi Ankara'ya geldi  

18 Nisan pazar günü öğleyin Ahlatlıbelde Temizel'le buluştular. İki saat sonra da ben gittik. Temizel işe iyice ısınmış. Yeniden yapılandırmayı tamamlarız dedi..”

19 Nisan 2004 tarihli notta;

“19 Nisan Pazartesi sabahı ilk iş Yargıtay Başkanı Eraslan Ö.'ya gitti. Eraslan bey hez zamanki gibi bizi sıcak karşıladı.. Hükümeti konuştuk, uygulamalardan yakındı, yargıyı ele geçirme girişimlerini anlattı. Anayasa Mahkemesinin yasasını değiştiriyorlar. Yargıtay'a seçenek olmasını sağlayacaklar, bireysel başvuru hakkı olacak... Böylece kendi elleriyle oluşturdukları bir yapı kurulacak. Bir de üyelerinin 4'ünü meclisin seçmesini istiyorlar... Askerlerin de ne yapacağını bilmekte zorlanır halde olduklarını, içlerinde derin değerlendirmeler içinde bulunduklarını söyledi. Burada İlhan abi araya girip, Balbay genç subayları yazdı başımıza iş açtı' gibilerden bir şeyler söyledi. Sonra onu doğrular, beni öne çıkarır şeyler söyledi..”

“Aynı gün akşamüstü Şenere gitti..  

Salı günü sabah saat 11.30'da Demirel'e gittik. Kuleli sokaktaki evine... İki saat 15 dakika... Emel Hanım bitişte bir şey mi oldu merak ettik, uzadı gibi şeyler söyledi..  

Yine 20 Nisan 2004 Salı günü saat 16.00'da Sezer gittik..”

Demire 

- bugün Türkiye iyi yönetilmiyor  

- AKP bir öfke iktidarıdır. Halk, önceki hükümete ne olursa olsun, bunlar gitsin demiş, AKP'yi getirmiştir  

- Ekonomideki gidişte halka yansıyan bir olumluluk yok. İşsizlik, yoksulluk, en önemlisi yatırımsızlık var. Bunları dile getirecek muhalefet yok. Ben olsam, bunları söyler, 6 ayda hükümeti silkelerim  

- AKP, AB'yi samimiyetle istemiyor. Askerden çekindiği için, dış destek alma kaygısıyla istiyor.  

- Asker de, Türkiye'nin AB yolunu kesen taraf olmak istemiyor. Böyle bir karşılıklı duruş var

- Kıbrıs'ta önce halkı bozdular. Bugün yaşananlar onun eseri  

- Denktaş ne yaptıysa doğru yapmıştır. Çok haklıdır. Türkiye'ye uluslararası alanda çok büyük haksızlık yapılmıştır  

- Kıbrıs'ta yalan söylendiği üç yerden patladı. Cumhurbaşkanı, Genelkurmay Başkanı ve KKTC Cumhurbaşkanı, bizim söylediklerimizin dışına çıkıldı, dedi. bunlar bir yerlere yazılıyordur, birikir  

- Powell'ın dili sürçmedi, onlar böyle bir düzen istiyor. 55 İslam Devletinden sadece bizde demokrasi var. Onlar, bugünkü iktidarla bunun korunup korunmayacağını tartmaya çalışıyorlar. Korunamayabilir, diyorlar  

- Türkiye'de Cumhuriyeti koruyacak bir birikim oluşmuştur. Cumhuriyeti sadece askerle korumak zaten mümkün değildir. O duruma gerek kalmayacak biçimde, cumhuriyeti koruyacak kadrolar oluşmuştur.  

- MHP, ırkçı bir parti. Onlar yazın Kayseri Erciyes'e gider, yaylaya çıkar... Dinci eğilimleri de var. Bir ellerinde Hira Dağı bir ellerinde Tanrı Dağı. İkisi birlikte olmaz. MHP ile ülke bütünlüğü sağlanamaz  

- Dinci partiyle de sağlanamaz. Yurttaşlık temelinde bütünlük sağlanır. Onu da başaracak durumdayız  

- Başbakan, seçimden sonra döndü dolaştı, ben neyim diye düşündü, Demokrat Parti'nin devamıyım dedi. O zaman sorarlar, baban kim, RP, deden kim MSP, onun babası kim Nizam Partisi. Baban o. insan babasını kendisi seçmez  

- Bunlar bir dönem daha seçim kazanamazlar. Böyle bir dönemi bir daha elde edemeyeceklerini biliyorlar. Onun için sıkıştıkça geri çekiliyorlar  

- Medya o kadar kötü ki... Benim yasaklı olduğum dönemde bile bu kadar kötü değildi. medyayın istemediği bir şeyi söylerseniz, yer vermiyorlar  

- Cumhuriyet bir soluk, bir nefes  

- Benim yapabileceğim ne varsa söyleyin  

- Sezer'in durumu: Anayasanın 104. maddesi CB. nin yetkilerini anlatıyor. Bunu nasıl okuduğunuz önemli. Nasıl anladığınız önemli. Orada devlet kurumları arasındaki dengeyi gözetir diyor  

- Fethullah... Ben arkasından giden hayvanlara kızıyorum  

- yatırımı özel sektör yapmalı..  

- Eşiyle ilgili konuşma.  

Askerin işlevi üzerine fıkra anlattı. Birincisi biliniyor: asker karşıdan geldi ne yaparsın? Süngü... Arkadan? El bombası, yandan: tüfek... tepeden? Bu devletin tek askeri ben miyim..  

Demirel'e bir askerin anlattığı: asker karşıdan geldi ne yaparsın? Tövbe de komutan tövbe de.. arkadan? Tövbe de komutan tövbe de.

Seze  

- Bunlar yalan söylüyor. İşi o hale getirdiler.  

- Annan Planı'nda boşlukları Annan'ın dolduracağını ben Davos tutanaklarından ve Annan'ın davet mektubundan öğrendim. Başbakana sordum, ben bunu kabul etmedim  

diyor. Kısacası yalan söylüyor  

- 26 Nisan'da MGK'yı olağanüstü toplantıya çağırdım. Son bir çıkış. Mesela, Derogasyonların AB'nin birincil hukuku olmasını sağlayana dek, Annan Planı'nın yürürlüğe girmeyeceği ilan edilebilir. Yapmazlar, ama yine de deneyeceğim  

- Bunlar kafalarındaki düzenden vazgeçmeyecekler. Söylüyorum, tamam diyorlar. Dinlemeyeceklerini her hallerinden anlıyorum  

- Belki Kıbrıs'la ilgili bir açıklama daha yapmak gerekir. Referandum ve MGK'dan sonra

- Irak'ta ABD'nin başarıslığını istiyorum. Gidiş de öyle görünüyor

Şene  

- Biz artık yaralı bir kuşuz  

- Bir şey denedik, olmadı. Belki hayal gördük  

- Toplum bizim düşündüğümüz noktada değil  

- Yine de yapılabilir, ona bakmak gerekir  

- İnsan çok üzülüyor, bunca çaba harcadık bir şey yapamadık  

- Yine de ateşi söndürmemek gerek 

- Acaba cumhurbaşkanı biraz daha aktif olamaz mı  

- Bunların kafalarının ardındaki niyet hiç değişmedi. Bunu görüyoruz  

- ADD çok pasif, eylem kuruluşu değil. Her şey iteklemeyle gidiyor  

- Görev süremiz içinde bir şeyler yapalım dedik, olmadı”

20 Nisan 2004 tarihli notta;

“20 Nisan Salı öğleyin iki görüşme arası Temizel'in bürosuna gittik. Oradan swan lokantasına yemeğe gittik.. 

Temizel çalışmayı bitirmiş. Bize yeni şirketleşmenin nasıl olacağını anlattı. Yine TC'nin gazeteden nasıl para kazandığına ilişkin bilgi verdi. Bu işe 100'er bin dolar yatıracak ama, adının bilinmesini istemeyen kişiler olduğunu söyledi”

19 Nisan 2004 tarihli notta;

“19 Nisan Pazartesi akşamı Erhan A.'ün Park Holding binasının çatısında yemek yedik. Çankaya Belediye Başk Muzaffer E. da vardı. Genel konular konuşuldu. Ertesi gün Metin P. ve Erhan art arda beni aramış, İlhan abinin canı mı sıkkın, ne oluyor.. Biz gerekeni yapalım diye. Anlaşılan TC ile konuştular ve o ağızlarını yoklayın dedi..”

“20.4.04'te akşam Kent Otelde Hıdır, eşi, Zekeriya bey yemek yedik... İlhan abi neşeliydi.. Aziz NESİN'in 40 harami fıkrasını anlattı. Birkaç kez... Adamı kervan başı yapmışlar. 40 harami kervanı kesmiş, koruyucu 39 harami üstünden geçince 40. da ayağa kalkmış heheyt demiş devirmiş. Menzilde kervancı işine son vermiş, her seferinde seni ayağa kaldıracak 40 haramiyi nereden bulayım demiş..  

Hıdır her türlü yardımı yapacak. Adının öne çıkmasını istemiyor. Bire kadar çıkarım dedi... bana ve İbrahime güveniyor..

21.4'te İlhan abi Zekeriye T. son bir oturduk. Artık tamam. Benim sakladığım eski bir dosya yenilendi... Cumhuriyetin yapısıyla ilgili... O ilgili kişilere dağıtılacak..

 23 Nisan sabahı Cüneyt abi, İlhan sizi sorumlu tutacak. Bundan sonra sorumluluk sizin buyrun diyecek, dedi... Bilgim yok öyle tahmin ediyorum dedi. Öğleden sonra İlhan abi aradı, onu sabah Cüneyt abi aramış”

26 Nisan 2004 tarihli notta;

“26 Nisan Pazartes  

12.30 uçağıyla İstanbula gittim. 14.00'te İbrahimle İst lisesi karşısında ikinci katta esnaf lokantasına gittik, yemek yedik. O yarı kayıtsız bakalım İlhan abi ne diyecek, her an cayabilir haberin olsun dedi..

15.30'da gazeteye Gülbin E. geldi. Reklam işine yeniden talip... başbaşa görüşmeye İlhan abi beni de aldı. İlhan abi her zaman yaptığı girişi yaptı ben artık yaşlandım, görevi gençlere devretmek gerekiyor... Ben gitmeden önce bunları sağlamalı, gazeteyi çok sağlama almalıyız... Ben gidiyorum diyorum ya daha gitmiyorum ha, daha iş bitmedi bende (kahkahalar)...' Gülbin buna yanıt olarak, siz gençleri cebinizden çıkarırsınız' dedi..  

Reklamdaki başarısızlığın nedeni olarak şunları gösterdi  

1- Cumh. bağımsız pazarlanmalı. Alıcı böyle görmek istiyor  

2- TC'ler bu işi biliyor ama, cumhuriyeti tanımıyor  

3- Cumhuriyet Yeni Asırla Takvimin arasında pazarlanmaz..  

4- doğrusu kötü niyet de arıyorum. Sizi güç durumda bırakıp kucağına almak için..

 16.15'te İlhan abi beni ve Alevi yanına çağırdı, Turgaya madde madde şunu söyleyeceğim dedi  

1- Bizim mevcut şirketi bırakıp yeni bir şirket kurmamız hukuki sorunlar yaratabilir. Mahkemelerde uğraşırız. Sen de üzülürsün, buna gerek yok  

2- Hükümet bize destek verdiğin için sana soğuk bakıyor. Husumet çekersin. Seni rahatlatalım..  

3- Biliyorsun bizim başta ortaklarımız var. Onlar böyle bir şeye soğuk bakıyor

  17.30 sıralarında başbaşa görüşme bitti. Hepimiz toplantı salonuna geçtik. Emre K., ben, Alev, Akın, İbrahim, TC, İlhan abi..Hikmet abi çağrılmadı. Bozuldu... İlhan SELÇUK ve Alev C. olduğu sürece bu iş olmaz deyip durdu..  

Toplantı salonuna geçtik... TC nin yüzü kıpkırmızıydı. Boğa gibiydi, çok az konuşuyordu... Önce bir iltifat faslı... Emre, TC'yi övdü, iyi gazete çıkardı, başarı kazandı vs. Alev de... İlhan abi söze girdi

Arkadaşlar Turgay kardeşimizle bir abi kardeş gibi her şeyi açık açık konuştuk. Kendisine çok teşekkür ediyoruz. 1 Mayıstan itibaren reklamı ve satışı içimize alacağız... Turgay tamam dedi. En kötü karar bile kararsızlıktan iyidir dedi... Biz kendi mekanizmalarımızı kendi içimizde kuracağız. Turgay kardeşimizle de yine birlikte yürüyeceğiz... Kendisi ortağımızdır, bunda değişen bir şeyl yoktuk. Ama ayrı yürüyeceğiz...'  

Sonra genel konulara girildi. ekonomi falan. TC'nin değişik fikirleri var şu anda borç fazla ama sorun değil. Özal geldiğinde 2 milyar dolar ihracak 15 milyar dolar borç vardı. Sekizde bir. Bugün 170 milyar dolar borç, 50 milyar dolar ihracat var. Oran daha az. Bundan korkmamak lazım... verimlilik artışı önemli.. Bakın biz Çayırhanda ne yaptık... kişi başına üretim 900 tondu. geldik 600 işçi ayrıldı. yeni işçi almadık... kilit noktalara başarılı insanları getirdik. kişi başına üretim 17 bin ton oldu. Almanya da 10 bin ton mu ne... adamlar şaşırıp kaldı. iyi organizasyonla oluyor... ben sabahta saniyede 8 dolar üretiyorum... burada iki saat kaldım hesaplayın... Cumhuriyetin satışı artıyor. artı değer üretiyor. (İlhan abi bu cümlenin üstüne atladı) '

  Saat 19.30 sıralarında TC gitti. Başbaşa durumu bir kez daha değerlendirdik. Akın 

- Bize borç çıkarır... Satış gelirini de vermez, el koyar... Sorun çıkaracağı kesin..  

İS- arkadaşlar eğer böyle bir şey yaparsa kötü niyetini açığa vurmuş olur ki, bunu yapmaması lazım... Yaparsa bizim de seçeneğimiz olur. Gideriz Aydın D'a arkadaş sana geldik deriz... Bizi sevdiğinden olmasa da TC ye zarar vereceği için havada kapar..  

Alev  

- İlhan abi bütün rakamlar elimizde var. İyi bir çalışma yapar durumu anlatırız..  

İS- onu artık konuşun, anlaşın..  

Salondan Serdar ÇALOĞLU arandı. reklam için çarşamba günü görüşülecek..  

Saat 21.00'de Armada'ya yemeğe gittik. İbrahim arkadan geleceğim dedi gelmedi. Emre gelmez dedi ben gelir dedim, 10 milyonluk bahsi o kazandı. Yemekte açıkça dedim ki şimdi artık işletme bölümünde de sabah vaktinde işe gelip yönetimin başında olacak insanlar gerekli...' Alev abi uzun uzun ne kadar çok çalıştığını anlattı..  

İlhan abi rahatlamış ama içindeki tereddütlerin tümünü atmamıştı. Bir ara, çocuklar aslında TC nin önerisi iyiydi, dedi... Emre üstüne atladı, bu karar daha iyi diye..  

Dönüşte geçtiğimiz 12 yılı düşündüm... Satır başları  

Kasım 1991'de ayrılış..  

Nisan 1992'de dönüş..  

Bir yıl kendi yağımızla mı kavrulalım, Aydın D.'a mı gidelim tartışması. Uğur abi Aydın DOĞAN'da ısrarlıydı... 

Ondan sonra da tartışma bir dönem devam etti...  

1994'te Bülent T.'larla Medya-C ve Medya-G'yi kurup gazeteyi geliştirme çalışmaları yapış..  

Aydın D.'la ilişkileri askıya alış..  

1995'da Ali Haydar V. ile halvet..  

1996'de Hosamittin K., Memduh H. gibi işadamlarının blok katılımıyla arayış..  

1997, Özdemir S. ile aylar süren görüşme..  

1997'den 98'e kimsenin katkısı olmadan karla giriş..  

1998'de Gürbüz-Günay Ç.'la tanışma ve onların devreye girişi..  

3 yıl onlarla inişli çıkışlı halvet..  

2001'de Çabanlardan kopup Karamehmetlerle ve Cinerlerle aralış..  

2002, Ciner'le halvet..  

ve şimdi kendi içimizde kurumlaşmaya dönüş..  

Ara ara KOÇ'la halvet... Koç Vakfı ile Cumhuriyet Vakfının evlendirelim önerisi. İlhan abinin gelin kim olacak şakası... Özdemir S.'nın resim tutkusu... İngiltereden ressam getirtmesi..”

“CAKICI.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

- o tarihte Çakıcı, Atığ, Edes, Civan..  

- Çakıcı yakalanınca getirilmez iade edilir. Diyordu. Fransa iade etmez diyorlardı.  

- Eylül başlarında hazırladık. Beş dosya çıktı. Türkbank olayı daha sonra patladı. Beş dosyayı gönderdik. Fransa 50 yılda neyi nasıl yapmış..  

- 40 gün içinde iade dosyası gelir serbest kalıyor. Kendi kadromu da kuramadım. Eksiksiz buldular. Davayı sürekli izledim. Fra. be. Sönmez K....MİT'ten..  

- TC ile ilişkiler iyi gidiyor. Vereceğiz şeklinde oldu. Soruşturma ekibi...iadenin yolu... mahkemeye talimatı ben gönderdim.. Beş yıl boyunca iş yapılmamış da..  

- Sorgulama ekibi gönderirsek... Belçika'dan bir heyet gitti, konuşmama hakkını kullandı. Mahkemenin kararına kadar bekleyelim. Zaman aşımı 24 martta dolmuş. iade söreci uzarsa..  

- Dava Fransız Danıştayına gitse, 3 sene sürer... Türk'ün talebini geri gönderiyorum. Fransa'da talepte bulundum... Fransa'da gitme hakkını kabul ediyorsun da neden şimdi... Güneş ben bakan olsaydım sorgulardım..  

-AB bak istiyorsa İçbak da alır... Derse ki beş kişiyi da öldürdüm. Bir devlet egemenlik hakkını kullanmayıp kısıtladığı zaman kısıtlı verilebilir.  

- İfade almaya engel teşkil etmez... Dava açman için Fransaya sorman lazım. Yalım E.'e..  

- Selçuk Ö. ne yaptı?  

- Mahkeme kararı doğru değil. Mürürü zaman vardır. Beş yıldır. Ama yakalanırsa, tevkif mürürü zamanı kesen sebeplerden biridir. İade 2 yıl sürseydi. Neden iade edildi. İtirabırın iade etmek için mi  

- tutuklama ile  

- Temyiz ediliyor. beraat zamanı..  

- enteresan şeyler oluyor.  

- Kaybedilmiş bir şey yok. Bir takım çevreler Çakıcı'nın konuşmasını istemiyor. İyi niyetli doğru olmayan şeyler sölüyor.  

- Kürşat Y. nasıl sorgulandı.  

- sözleşmenin son fıkrasında...  

- Polis elinde tutmak istemedi. Bakırköye başvurmuş. Nöbetçi hakim bulundurun gelir gelmez tutuklayın..  

- Çakıcı yüzünden hükümet düşmüştü...  

- Kamuoyu önünde tartışılıyor. Avukat müvekkilim hazırdır. Çıksınlar en azından niye sorgulanamıyor. Hakimden izin alsınlar sorgulasınlar... Adalet Bak çabasını   

- İnsanlar yaptıklarından değil yapmadıklarından da sorumludur  

- Uluslararası sözleşmeye sığınıp..  

- Türkbank dahil 7 dosyanın.. Muhatabı olan ad bak konuşsuz mahden bir karar çıkacak.  

- Drünyanın hiçbi rhukuk sistemi bir suçun cezasız kalması için konulmaz. Buna engel idamın varlığıdır... İdam kalkar kalkmaz... 7 dosya daha var. Yarın gitsin alsın izinleri gelsin..  

14. madde yakalanan kişi getirilirse hakkında takibat yapılacak. Son fıkrası çok tekniktir... Biz yargılamıyoruz ki, tanık olarak  

- Bu sözü içinde Selçuk Ö.'i oraya getiren Arif ayarlamış olabilir”

“GAZGUN1.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

5 Eylül 2004 tarihli notta;

“5 Eylü pazar.. 

- Nisan ayında başlayan süreç adım adım olumlu yönde devam ediyor  

- Nisan sonuna doğru İlhan abi bizi çağırdı, arkadaşlar Turgayın yeni bir önerisi var. Ne diyorsunuz dedi. Öneri şu İlhan abi artık gazeteyi çıkaran şirketi bana verin. Çalışan sayısı 300. Bunu 100'e indireyim. Kalanlar iyi maaş alsın. Atak yapalım. Gazete böyle sıçrar. Kabul etmezseniz ben artık yokum. Gazeteye para da vermem.'  

- Ciner, iki yıla yakın süredir maaşları veriyor. Gazete gelirine el koyuyor. 2003 Ağustosundan itibaren de ilan gelirlerini alıyor. Bize ilan 300 bin doların üzerinde olacak demişti. Çok altında oldu. Üstelik yılbaşından bu yana onu da hiç vermiyor  

- Hedef gazeteyi sıkıştırıp tümüyle ele geçirmek olarak görünüyor. İlhan abi de bu yönde kuşkuları olduğunu söyledi. Önceleri bu tür şeyler söylemez. Turgaya yönelik en ufak bir olumsuzlukta, arkadaşlar gözünüzü seveyim. yapmayın. O bizim kardeşimiz, böyle güvensizlikle bu iş olmaz' diyordu  

- Zekeriya T. gazetede Servet T. 3 gün geceli gündüzlü bir çalışma yaptı ve gazetenin her şeyini ortaya çıkardı. Sonuç  

a- gazete dökülüyor  

b- dışarıdan büyük bir zırh var görünüyor. içine girince zırhın içinde hiçbir şey yok  

c- biraz yüklenseler vakfın tüm haklarına hükümet el koyabilir. üyeler de ömür boyu bu işi yapamayabilir. buna zemin olacak ihmaller var  

d- kesinlikle Turgayın önerisi kabul edilmemeli. edilirse gazete biter  

e- bu gazete adam olur. ama çok çalışmak gerek. bir an önce holdingin genel kuulunu yapıp sermayesini yükseltmeli ve hiçbir imtiyazlı hisse bırakmamalı. Bu yapılırsa arkası gelir. Buraya 100 bin dolar koyacak 20 kişi bulduk mu iş tamam  

- Zekeriya bey hızla işe koyuldu. Mayıs bu bakımdan ayrıca önemli bir ay oldu. Ben vakfın yönetimine 2003te girmiştim. Şimdi holdingin ve gazeteyi çıkaran öteki şirketlerden bazılarının da yönetimine giriyorum. İlhan abi, gazetede iki kişi yükseliyor biri İbrahim öteki Balbay dedi. İcra Kurulu oluştuğunu kendisi, Zekeriya bey, İbrahim ve benden oluştuğunu söyledi  

- Haziran çok hareketli çok görüşmeli geçti. Ömrümün en stresli anlarıydı diyebilirim. Ben de üstüne ciddi bir vazife edindim gelişmeleri. Artık şunu düşünüyorum  

a- kimsenin bana aferin demesi gerekmez, şu işi çok iyi yapmalıyım  

b- gazete adına projeli hedefler koyup yürümeliyim, gerekirse gazeteyi zorlamalıyım.  

c- karşıma engeller çıkabilir. Allah kahretsin, bana ne ya. iş yapıyoruz  neyle karşılışışoruz' dememiyim. her engeli bir doğalık kabul edip, aşmanın yollarını bulmalıyım  

d- geçmişe baktığımda her 2-3 yılda bir yaşamımda önemli ivme oldu. 1980'de gazetciliğe başlayış... 82'de Güneşte haber şefliği... 84'te Milliyette haber Şefleği, 86'da Cumhuriyete Haber Şefi olarak geçiş. 89'da Ankara, 92'de İstanbul, 93'te Ankara Temsilcilği, aynı yıl yazarlık... 94'te köşemin adı oldu. 95'te Uğur abinin yerinde yazmaya başladım. 96'da ilk kitabım çıktı. 97'de TRT'de haftalık düzenli yorumlarla TV'ye atılış. 99'da NTV'de Emin Ç. ve Yavuz D.'la ivme yükseltip kapalı kapılar ardında. 2003'te artık Türkiye'nin temel sorunları üzerine de kitap yazma... 2004'te girişimcilik... Evet girişimcilik. Önüme bakıyorum  

- girişimcilik adına yaptıklarım  

a- Mustafa ÖZBEK'te konuşup Tusam'ın ayda 20 milyar TL vermesiyle haftalık Strateji Dergisi. 5 Temmuzda ilk sayımız çıktı. Geçen hafta parayı ayda 25 milyara sayfayı da 24'e çıkarma kararı aldık  

b- Çankaya Bl Başk Muzaffer E. görüşüp her türlü destekle kent eki çıkarma. 9 Temmuz cuma günü ilk sayı çıktı  

c- belli kişilerle görüşüp toplu gazete alımı ve dağıtımı. Bu konuda 10 kişi oldu

d- Ostim ve sitelerle dizi dizi toplantılar ve onların toplu katılımıyla Hacabektaş eki ve önümüzdeki günlerde kalıcı işbirlikleri. ilanlar vb  

e- Pankobirlikle ilk görüşmeyi yapıp aylık tarım eki. Sonra buna 6 sürekli destekçi bulma  

f- aylık ekleri bir ekol olarak planlama. Salı günlerini aylık ek günü yapma. Yenileri üretim, gezi-kültür, eğitim-gençlik... Bunların tümünü önce parayı bularak yapacağız  

e- Baki K.'la görüşüp ansikpodesinin telif hakkını alma. Bunun için ilk 25 milyarı ÖZBEK'ten bulma

Önceki hafta bir toplantı daha yapıldı. İlhan abi başkanlığında, Alev C, Atila C., Mustafa P., Akın A., ben, Emre K., Şürkan S., İbrahim..  

İlhan abiden  

- çocuklar gözünüzü seveyim ayrılık gayrılık yok. birbirinizle karşı karşıya gelmeyin. inanın sizden en çok bunu istiyorum  

- sizler artık gazetenin hem disiplinli bir çalışanı hem patronusuzun. böyle bakın  

- artık İlhan abi dönemi bitti. Bunu hep söylüyorum ama, yine devam ettiğini görüyorum. bu dönem bitti..  

Toplantıda Vakfın davalardıyla ilgili bilgi verildi. Ailenin bir kanadı, isim hakkından daha geniş pay, daha fazla kira, daha fazla miras istiyor. Davanın iyi bakıldığına şüphe var..”

“GUN4.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

12 Eylül 2004 tarihli notta;

“12 eylül 200 pazar  

Aslan G.'le makamında görüşme. Saat 14.002'de girdim... Beni koridorda karşıladı. Ön kapıdan girdim... Nizamiyenin 50 metre ilerisindeki... Kapıdan bir binbaşı aldı ikinci kata çıkardı 

Görüşmenin ilk bölümü hal hatır. Türkiye'nin genel durumu. Ben Japonyadan söz ettim. Bir Türk beş Japon, onların sadece teknolojiyi alması batıdan, falan..  

CB düğünü. Çağırdığı gazeteciler. Eskiden eskilerin beşlisi vardı dedi. Gece belli bir saatten sonra ucu açık sohbetler oluyordu... Özal'la, Çardar, Barlas, Koru vs..  

Konu medyaya geldi. Daha çok ben konuştum. Güvenlik açısından durum. vs

Türkmenlere geldi... İsrail ABD'nin Irak'tan çekilmesini istemiyor. Yaşaması için şart. İran, cepheyi Irak'ta kuruyor. Türkmenlerin en güçlü şehri Telafer düşmemeli. Kürtler Sincar dağıyla birleşmek istiyor. Suriyedeki Kürtlerle de bir hat kurulmuş oluyor Telaferi hiç vermemek korumak gerekiyor. Bizim de orada unsurlarımız var. Bu kadar abartılı bilgi vermiyorlar.  

20-25 dakika Cumhuriyeti anlattım. Yaptıklarımızı anlattım..Ülke sorunların geldi... Bakın, siz ve ben iktidara ne kadar yakınsak, en tepedeki de o kadar yakın inanın buna. Ama herkesin bir yoğurt yiyişi var. (amcam oğlum dikkat et, tepedeki öteki yakaya geçmiş, diyor) bunları maksatlı olarak yayıorlar. Biz de bugünkü iktidarı ayakta tutan gücün, dış gücün farkındayız. Adımlarımızı ona göre atmamız gerekiyor.   

Kıbrıs... Sizin yaptıklarınız buradan bilgi veren olmuş, Dışişleriden, ama o bir strateji, bir taraf tutarsızın, tuttuğunuz eğilim olmazsa, zor durumda kalırsınız...

(biz de asıl önde tutulması gerekenin bütünlüğü olduğuna inanıyoruz.) aynen öyle çok önemli... sizden temel isteğimiz o..

Yaşar Paşanın konuşmasını gördünüz. O, tepeden izinsiz olur mu olmaz. İşte bu. Herkesin bir yoğurt yiyişi var. Bazen kendi diyeceğinizi başkasına dedirtirsiniz. (Kıbrıs’taki yalanlama, bize çok ağır geldi.. Örneğin, belge varken) bakın pek çok açıklama yazmış gibi olarak söylüyorum, bazen doğruları da yalanlamak zorunda kalabiliyorsunuz, kurumunun çıkarları gereği..”

8 Eylül 2004 tarihli notta;

“8 Eylül 2004 Çarşamba..  

Memet Abi geldi... Benim Leventle görüşürken, karşıdan resimlerimi çekmişler. Önlerine koymuşlar... Özensiz davranmalar. İstifa etmeyecekmiş bütün gözler Yaşarda... Konuşma çok iyiydi ama, ekime kadar bakmak gerek. Bakalım ne yapacak  

Şeney Abinin durumu ilginç. Önüne bilgisayar disketlerini döküp koymuşlar. AY IŞIĞI GİRİŞİMİ... İndirmek ve yeni yapı oluşturmak... Sonra Yaşarın gelmeyeceği olasılığına karşı onu öne çıkarmaya başlamışlar. O da hemen yeni duruma göre hazırlık yapmış. Beklemiş. Hemen kurumdaki her türlü çalışmayı kaltırtmış. Kırptırmış 

Örnek Abinin durumu da biraz karışık. Kendisinden üç defa mal bildirimi istenmiş. Birincisini beğenmemiş tepedeki, ikincisini göndermiş sonra bir defa daha göndermiş. Durum trilyon. O da bu nedenle bir ölçüde geri çekilmek durumunda olabilir.. 

Beythovenın da görev sırasında bazı kadınsal ilişkiler nedeniyle durumu hoş olmamış. bu da biliniyormuş..”

“GUNOC05.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“İS'in 3-7 Ocak 2005 Ankara gelişi. 

3 Ocak Akşamı Özbek'le görüşmede, Strateji ekindeki Ereğli'de neden olmadıkları konusuna üzülmüşler... 9.30'da eve gittim. Musatfa S.'ün adamları aradı. İS'le ve sizinle akşam yemeği. İS evimizin önüne geldi, birlikte Şeraton, İtalyan rest de özel odalardan birinde avukatı Mesut, eşi, Güryüz K. ve iki kişi daha. Sarıgül, 810 oyla geliriz. Disiplin kurulunda çıkan 8-7'lik sonucu öngörmüş.  

İS Sarıgül'ü destekleme eğiliminde ama, onun da birşey olmayacağını söylüyor”

4 Ocak 2004 tarihli notta;
“4 Ocak Salı saat 15.25'te karargah... 

Aslan G. ve İlk B.'la görüşme...18.40'ta bitti..  

Başlangıçta Cumhuriyete övgü. İS'e övgü.  

- Siz duayensiniz. Siz Cumhurdiyeti sırtladınız. Herkes bunu söylüyor. İS, gazeteyi ne yapar eder düzlüğe çıkarır diyorlar. Cumhuriyete ilişkin söylediklerim bizim camiamızda genel kabul gören şeylerdir  

- Geçmişte diyalogsuzluktan doğan bazı hatalar oldu. Sizin yaptığınız kimi haberler bizi olumsuz etkiledi. Kötü niyetle yapmadığınıza eminiz. Haber yaparken biliyoruz ki, belgesi de var. (İS yüzüme baktı, öyle mi dedi, ben gülümsedim) bunları yapmamamızı istiyoruz, rica ediyoruz. Bize zarar veriyor. İçimizdeki güveni sarsıyor. tabii asıl olan bizden sızma olmaması.  

İS-bir de onu (beni) dinleyelim.  

- Gerek yok. Daha iki kez onu dinledik. Biliyoruz, diyeceklerini... Ama biz olmamasını rica ediyoruz.  

- Biz medyaya eşit davranmak istiyoruz. Tabii bize akradite olanlar arasında. Adam bizim aleyhimize ise neden biz de tavır almayalım. O bizim hakkımız. Biz medyaya bilgi vereceksek eşit, herkese vermek istiyoruz. Bir general dersek, bir başkası da bir başka general der, olmaz. Bizim yöntemimiz bu.  

- Bazen bir haber ypıyorlar. Düzeltilse bile anlamı olmuyor. Son, bir gazetenin Brüksel'de o gece genelkurmayla görüşüldü, haberi. Ertesi gün aradık, çok küçük bir yanıt çıktı... Eminim siz görmediniz. (ben gördüğümü söyledim  

- Bir komutana, (eski KKK) Sedat P.'le ilişkisi haberi... Mahkemeye verdik  

(uzun uzun kulp olayını anlattı. Yavuz E.'ün bana geldiğini, 4-5 saat konuştuğumuzu söyleyince, ters bir bakış fırlattı  

- Cumhuriyet'te herkese saygımız var. Ama zaman zaman etnikçilik mi yapılıyor diye düşünüyoruz. Kürt milliyetçiliği konusunda bazı yazarlar var... (ıslarla isim söylemedi. öteki konularda da 

İS: biz şöyle düşünüyoruz diyelim bir general konuştu. Başka bir ilde (Hurşit TOLON'u kastederek) konuştu. O sizin görüşünüz anlamına gelmiyor mu? Biz sizin sözcünüz, sizin adınıza o konuştu, diye düşünüyoruz. Öyle değil mi  

İB: (duraksayarak) tam öyle diyelemiz... Ama sizin böyle bir demeci haber yapmak en doğal hakkınız. Biz ona bir şey demiyoruz. Biz içimizden sızan belgelerle haber yapmasına... lütfen öyle bir belge geldiğinde yırtıp atın..

Kıbrı 

- Kıbrıs konusunu kimse veremez. Kolay değil. Çok uzun sürecek bir konu. Biz de çok dikkatli izliyoruz. Uykusuz gecelerimiz oluyor. (biz soru işaretleriyle bakınca, sordu  

- Yani sizce verebilir mi?  

(İS sessiz kaldı... zor ama dedi, bana döndü ben de zor ama, dedim)..(Kıbrısı nasıl olsa kimsenin veremeyeceğini düşünüyorlar. Çok uzun yıllar devam edeceğini düşünüyorlar. 

- Asıl meseleler önümüzdeki baharda gelecek. Orada katılım ortaklığı belgesi imzalanacak. İçine nelerin konacağı yazılacak. Zaten Av. Parlamentosunun son kararının içindeki 20 maddelik istekler... Kabul edilebilir gibi değil. Orada gizle her şe... ermeni konusu 90. yıl..(İS, AB'nin Türkiye'yi içine almamak için bahane bulacağını bu yüzden ılımlı İslam'ı destekleyebileceğini söyledi. O zaman siz İslam oldunuz der, sizi özel statüyle şuraya alalım der, dedi... İB buna karşı çıktı. Olamaz dedi. ABD evet, ılımlı İslama oynayabilir, ama ab oynayamaz. Kendi mantıklarına ters, dedi. Benim aklımda, İran'a en büyük desteği Almanya'nın vermekte olması geldi

- ABD'de de herkesin bu fikirde olduğunu sanmıyorum. Bu neoconlar var. Onlar veriyor..

İki vazgeçilmezimiz: laiklik, üniter yap

(İS, geniş bir ülke tahlili yaptı: şu anda radikal islam tehlike değil. Onlar eski komünistler gibi... İktidara da gelemezler. Ama tehlike ılımlı islam. Onlar usul usul devleti ele geçirmenin hesabını yapıyorlar. Şimdi iktidarlar... Devlet olmak istiyorlar. O gün laikliğin bir anlamı kalır mı...

- Biz siyasetin dışındayız... Ancak iki konuda tarafız, ülke bütünlüğü ve laiklik. Bunlarla ilgili sorun olursa biz tarafsız kalamayız... (bunu elleriyle işaret ederek, basa basa söyledi... Sonrasında yeri geldikçe, İS sık sık ılımlı İslam sorununu açtığı için yine ısrarla söyledi...(bir kitap getirdi ayağa kalkaraz alt raflardan. İngilizce after jihad. Yazadı Faoh Feldman... American.. the stragıl of islamic demokrasi

- Bunu yazan İsrailli.  Zaten bununla en çok onlar uğraşıyorlar. Bu kitabın pek çok bölümünü çizdim. Türkiye ile ilgili bölümleri kabul edilemez. Olmayacak şeyler var. bunun farkındayız

- Ilımlı İslama karşı ilk sözü ben söyledim. Üstelik ABD'de söyledim. Çünkü orada söylemek gerekiyordu. Bu olamaz dedim.

Ira  

- Irak'ta seçim olsa da istikrar gelse. Biz onu bekliyoruz. PKK konusunda bizim istediğimiz yapmayacaklar. O anlaşılıyor... İstikrar gelirse bizim işimiz daha kolay olacak. (bu değerlendirme uzun bir tartışma konusu oldu. İS, bence istikrar gelmemeli, gelirse sıra bize ya da İran'a gelecek... İB, katılmadı. Sessiz durdu...Devamında

- Bizim temel kaygımız orada Kürt devletinin kurulmaması. İstikrar glemezse kurulur. (İS: istikrar gelmezse Irak bakarsın ABD gider, bölgede en güçlü ordu biz oluruz... Kürt devletini de kurdurmayız... İB: işte biz de o bataklığın içinde olmak istemiyoruz...  

İS ısrarlı birkaç kez: biz ordunun birliğine çok önem veriyoruz. Sizin birliğinize zarar verecek bir şey yapmayız...”  

  “5 Ocak Çarşamba Cumhurbaşkanı S. ile görüşme. 16.30- 18.15 arası. 

Girerken tam Tayyip'in uğurlanmasından dönüyormuş, bizi gördü. Yolunu değiştirdi. Karşılayıp içeri aldı. Ortadaki parlak bölümden tam solumuzdaki makam bölümüne geçtik. Yine beyaz çiçekler her tarafta... Kırmızı ağırlıklı masa sandalye... Arkada atanın ellerini bağlamış smokinli fotoğrafı... Biz girişin sağ tarafında her zamandeki yerimize oturduk. İlk kez özel kalem müdürü yoktu  

İS, medyayı açtı: biz kuşatmayı yardık. Daha dik geliyoruz size. Vakıf her şeye hakim. 

Erdoğan gelip yurt gezisine çıkalım demiş kabul etmemiş Erdoğan, AB dönüşü hemen C.tesi randevu istemiş ertesi gün demiş Başbakanlık Müsteşarı Densizce CB ye mektup yazmış., o da makama dahi sunulmadan iade edildiğini söyleyin demiş. Mektup, CB'ye atamaları yapmanız gerekiri içeriyormuş. Ecevit'le 61'de çekilmiş resim gösterdi. İnönü, Sezer, Ecevit. Albay çekmiş... O dönem Yüzbaşıymışş.”

“GUNMAR05.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

21 Mart 2005 tarihli notta;

“İS'in 21-25 Mart Ankara ziyareti. 

21 Mart gecesi saat 23.00 sıralarında Ankara'ya karayoluyla geldi. Telefonla yoldan konuştuk, haberler iyi otelden konuşalım dedi 23.30 sıralarında odadan konuştuk. Koç iki temsilcisini göndermiş. Hakan G., Bülent Ö. ve bir kişi daha.  

- İlhan abi, biz görevli geldik... her türlü desteği veriyoruz. İki milyon dolarlık destek... Bunu reklam avansı olarak veriyoruz... İşbirliğini sürdürmek istiyoruz.  

İS çok sevinçli. Yırttık Balbay, bu iş tamam, haydi hayırlısı dedi.”

22 Mart 2005 tarihli notta;

“22 Mart Salı Akşamüzeri 17.00-18.00'de baş başa görüştük. Koç olayını anlattı. Özbek'le artık işbirliğini geliştiririz, acele etmeyiz. Köşe yazarlarına değindi... izinsiz köşe alanlar dedi.

Akşam Sabih K., Alpaslan I., Engin A., Ömer İ., Salihli Bl.Bşk, Yücel Y., Yusuf Ö., Anıl Ç., Cevat G., Haluk G., Ahmet A.... Tirebolulular derneğinde hamsi-rakı. ADD konuşuldu, İS Ertuğrul K.'yı tuttu.. CHP konuşuldu, Sarıgül. Yeni bir oluşum mu mevcutları adam etmek mi, ikinci.”

23 Mart 2005 tarihli notta;

“23 Mart Çarşamba saat 11.00 Cumhurbaşkanı ile görüşme.  

Camlı sehpaların üzerinde güzel çini vazolar konmuş... Duvarda Türkiye harikası ve Atatürk'ün beyaz pantolonla Yalova'daki fotoğrafı. Sermet ATACANLI ile birlikte girdik... Yine sade oda... İki halı... Duvarda atanın dizlerine kadar siyah fraglı fotoğrafı, kırmızı koltukta sırtlık...koltuklar kremit kırmızı... Çiçekler her zamanki gibi beyaz tonlarında... Kalın yapraklı altlıklar var... dipteki sehpada çok fişli telefon.  

İS- sizi çok iyi gördüm. Tahtaya vuralım... Türkiye'ye lazımsınız  

ANS- biraz rahatsızım. Sayın Balbay biliyor. Ama benden önce cumhuriyet'in sağlığı önemli. Haberleri okudum. Birgün başlattı. Radikal sürdürdü. Siz pazar günü yazdınız.  

İS- gazetenin 157 ortağı var. Ciner, Karamehmet, Aydın Doğan... 300 bin dolarlık hisse alacaktı 50 bin dolar yatırdı, üstünü yatırmadı. Olursa hisse alacak, başka bir şey değil.  

ANS- sadece hisse alacaksa sorun değil. İlk Tercümanda malvarlığı çıktı. Bakalım bunun altından ne çıkacak dedim. Öyle ya durup dururken... Anlaşılan sizin görüşmelerden haberdar olmuşlar  

İS- o da olabilir. Ama biz bunlara aldırmıyoruz. İki tip sendikacı var. Biri işini bilen, cevval, sendikasını büyüten öteki kendi iç kavgalarına giren ve sendikasını neredeyse yok eden... Aydın D. zaten Radikal'i bizi yok etmek için çıkardı  

ANS- siz vakıf yapısını sağlam kurduktan sonra sorun yok.  

İS- vakıf sağlam. ama vakfı gelecek nesillere nasıl taşıyacağız ona bakıyoruz. Vakıfta 12 kişi var. Sadece bir kişi aileden. Ötekiler bizim genç arkadaşlarımız. Biraz iş alemini bilen insanlar koysak diyoruz.  

ANS- vakfın şu anda durumunda bir sorun yok, değil mi 

İS- yok. Vakıf sağlam.  

ANS- Erinç Y. geldi değil mi yeni... Taner B. neden ayrıldı.  

İS- Yeldan'a sert bir yazı yazdı. Koyamazdık. (ayrılırken de öncelikli olarak cumhuriyet'in sağlığı önemli' dedi  

İS- Türkiye zor bir eşikte, kuşatma altında nasıl görüyorsunuz”  

Edelman haddini bilmez bir adam..Rice'a biz ulusal çıkarlarımıza bakarız. Çakışırsa işbirliği yaparız dedim. Susarak dinledi  

Bayrak'ta keşke ulusu da sağduyuya çağırsaydı

Bunlar kendilerine de yalan söylüyornla  

Suriye'ye ölsem gideceğim. Ekonomi dışındaki sorunları aşarız..Rusya'yya iyi ilişkiler şart. AB iyi olsa bil  

Atila KOÇ atanması. Beşir yine MEB... gitti 40-50 dk. Gülle görüştü.

İşadamları bana hükümetten yakınıyor, Sabancı falan... Dışarıda öyüyor. Korkuyorlarb. hepsinni bir şeyi var..  

Vekaleten atama öyle değil. 4 sayfalık bir mektup yazdım. 4 bin atamadan durumların ne olduğunu tek tek yazdım. Vekaleten olmazları yazdım. Devletin arşivinde bulunsun

(hükümetle açıkça ters düşerseniz, Kıbrıs gibi ne yaparsınız) buluruz, o gün gelirse yaparız..

23 Mart 2005 tarihli notta;

“Saat 13.00 Türk Metal'de Mustafa ÖZBEK'le görüşm  

Sıcak bir görüşme... Karşılıklı işbirliği. Yemekte soğumuş balık ve bol yeşillik... Bulgur pilav  

- Bence çözüm giderek zorlaşıyor. Ya bunları tümüyle alıp indirecek toplumsal gücü fazla bir iktidar ya da darbe... Yanlış anlamayın, istiyor değilim. En çok biz zarar görürüz ama, çözüm burada görünüyor.  

- Bu devletin, sendikaların tepesindekilere bakıyorum yanlış anlamayıp hepsi Gürcü. Başbakan, Salih K, ADD Genel Başkanı.  

- Cumhuriyet'le her şeye varız. Arkadaşlar proje getirsinler. Bizim Türk Metal'in kullanılabiecek 8 Trl var. Bunun yüzde 40'ı yasaya göre şirketlere ortak olmaya, hisse almaya uygun.  

Cumhurbaşkanı ile görüşmede adının geçtiği yerleri anlattık.”

“Akşam Muzaffer E, Metin P, Erhan A, İlhan abi Bilkent fişhause... şarap, balık, sohbet. İlhan abi çok neşeli... Düzlüğe çıktık, kara geçtik... Erhan, biz ne  yapabiliriz, proje, kağıt parası biz verelim falan dedi.”

“24 Mart Perşemb saat 10.0  

Yargıtay Başkanı Osman A'la görüşme 1.5 saat  

- İlk olarak size üç teşekkür. Tarafsız gazetecilik... Bizim bildiri tam metin verildi... Benim göreve başlamamda hacı olmamı yazmadınız... Anıkkabir'e gittim yazdıklarımı aynen verdiniz. Bir de sitem... Telefon dinlemede bu işin aslı nedir diye bakmadınız  

- Osman Ş iyi insan ama, Mahmut Esat BOZKURT sözü yanlış anlaşıldı. Bitmiştir yerine, devamı deseydi.  

- laiklik çok önemli.”

“GUN5.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“1 Kasım Pazartesi Kerkük Haberim Manşetten yer aldı... 2 Kasım’da TSK’nin içindeki anketle ilgili çalışma manşet oldu.”

“26 Mayıs 2005 Perşembe akşamı Kara Harp Okulu Komutanı Tümgeneral Hulusi Akar Kara Kuvvetleri Sosyal Tesislerinde yemek verdi. Uluslarararası Yönetim ve Askerlik Sempozyumu nedeniyle  

Yemekte hemen yanımda Musa adında Tuğgeneral otuddu. KKK İkmal Bölümündeymiş. Onun yanında 3 Tuğ bir Binbaşı vardı. Biz Fikret BİLA ile oturduk  Musa ve ötekiler barut gibi. Ama nasıl... Yemeği gösteriyor, biz bu devletin yemeğini yiyoruz ama, ne yapıyoruz diyor. Kıbrıs’ta kızıyor. Biz de fazla bir şey yapmamışız diyor. Hükümetin TC'yi AB'ye peşkeş çektiğini söylüyor. Tayyipi alıp arabanın arkasına diyor.... Kızılay’da diyor vallahi işe yarayacağını bilsem kendimi Kızalay'da yakarım diyor. Biz PKK kadar cesur değil miyiz diyor. Halkın da kaynadığını ama bir lider bulamadığını söylüyor. Bizi öücvyor ve siz diyor, belinizde tabanca olmadan bunu yapıyorsunuz bizim tabancamız var ne diyor... Şaraptan yudumluyor sohbetin sonunda: siz bizden dolusunuz, gerginsiniz dedim. Evet dediler, çok doluyuz. Çok gerginiz, kabımıza sığamıyoruz... Sonunda bütün bunlar sohbet dediler”

“7 Haziran 2005 İst da Hurşit TOLON'la 3.5 saat görüşme.  

- Özkök: kendisini Danimarka genelkurmay başkanı sanıyor  

- Büyükanıt: göreve gelişi engellenebilir. Değişik yöntemler var. CB yi devre dışı bırakabilirler.

- temel güç sivil toylu  

- AKP'nin hedefler  

- birinci sorun medy  

- beni asacaklarını bilsem doğruları söyleyeceği”

“11.7.2005 Pazartesi saat 16.3  

Çankaya köşkü... belki10'uncu gelişimiz.   

- Bu kez büyükelçilerin güven mektubunu sunduğu salon. Sırtında sartlık, fıtık nedeniyle oturmakta zorlanıyor  

- Bıktım, yoruldum... İnanın seçme hakkım olsa bir gün bile durmam. Ama görev. Şimdi gitsem vatan hainliği gibi birşey olur. (2001'de mi neydi, köşkte görevli askere sormuş, kaç gün kaldı diye. söyleyince benim senden çok günüm var, demiş  

- Bu kadar ikiyüzlülük, yalancılık dayanılır gibi değil. Adam yüzüne baka baka yalan söylüyor. İnanın normal hayatta telefonuna çıkmayacağım kişilerle, yani siyaesçtçilerle şurada oturmak zorunda kalıyorum  

- Son Milli Güvenlik Siyaset Belgesi. İkisi kararlaştırmaş. Genelde toplantıdan önce bir 10 dakika konuşuruz. Bu kez onu da yapmadım, doğrudan toplantıya geçecektim, ikisi birlikte geldi, (Erdoğan-Özkök) hazırlık yapamadık, bunu sonraki toplantıya erteleyelim, dediler. Ben de olur dedim. Salona geçince de söyledim. Adam (Vecdi G) bunu durumu bile bile, cumhurbakanının ertelettiğini söyülyor. Yalan söylüyor. Nasıl başa çıkarsın bunlarla  

- Anayasa Mahkemesine benden sonrakinin görev süresi boyunca görev yapacak iki isim arıyorum. Şöyle genç olsun, biraz uzun görev yapsın istiyorum. Bütün derdim o. bu gidişle mahkemenin başkanını seçemezler. Özdemir Ö, aslında olacaktı. Parti üyeliği de sorun değil. Ama o olur mu olmaz, bu olur mu olmaz, siyasi, delege gibi bir listeleme oldu. Sen olur musun dedik, ben parti üyesiyim demedi. Yanı doğru söylemedi. Ondan ben istifasını istedim  

- TALAT, gelmiş bana emrivakiyle görüştürme istediler. Ben de reddettim. Sermet beye, bir de biz temas kursak demiş bakan, yararı olmaz demiş. Talat, bir şey yaptı benimle görüştürüp bana da bulaştıracaklar. Bunlar böyle. Nitekim çıktı. Maraş'ı verelim demiş. Bunu Erdoğan'a sordum, Habğrim yok, eskidir dedi. Baktırdım eski değil, işte yüzüme baka baka yalan söylüyor  

- Ben o hakimlerin seçimini öyle yaptırtmam. Mutlaka, Hakimler Savcılar Yüksek Kurulunun mülakatı yapması gerekiyor. öyle olmaz..

- Lozan'la ilgili düzenlemeler iyi. Onlar Lozan'a gidiyor, siz gidin burayı ben bekleyeyemi dedim. (ben araya girip 29 Ekim'de Kızılay’da toplanılsa, siz de katılsanız diyorlar dedim) güldü olabilir dedi.  

- Ömer D orada duramaz. Şu intihal kesinleşip, titkini kaybederse, kesin duramaz.  

- YÖK Başkanı sormayın durup dururken niye kurcalıyor.. Yapma dedim, yoksa değiştirecekti katkasıyı, dinledi, tamam dedi... Sen atayıca sorumlu hissediyorsun. üniversiteler üzerinde titriyorum.  

- Toplumdan çıkmalı bir şey... O güvendiğiniz yerlere de güvenmeyin (sanırım askerleri kast ederek). 

- CHP, 3 kıytırık affedersin RTÜK üyeliğine işbirliği yaptı. 

- Bundan sonraki iktidar tek maddelik bir yasa çıkarmalı AKP döneminde yapılan bütün atamalar iptal edilmiştir.'”

“12.7.05 Salı saat 12.30 SPK Başkanı Doğan C’la öğle yemeği.  

- Sermaye yapı ve el değiştiriyor. 4 yer aracılğıyla: Özelleştirme İdaresi, BDDK, TMSF, SPK. 

- Çok dikkatli olmalı. Bunlar çok planlı. Devleti adım adım ele geçiriyorlar. Geçirirlerse sökmek zor. Tıpkı İst Ank Bel gib.  

- Burada 5 adamları var. Onları korkutuyorum. Bugünün yarını var aman diyorum. yoksa hemen kendi yanlaşlarına.  

- Bana Büyükanıt'ı göreve getirmeyeceklermiş gibi geliyor. Çok gözükaralar”

13 Temmuz 2005 tarihli notta;

“13.7.0 Çarşamba 

Sabah Taner D. Albay aradı, komutan (B.) İlhan beyle baş başa görüşmek istiyor, dedi. Şaşırdım. Malum konu olabilirdi. İS'e bilgi verdim. 16.00'da gitti 2 saate yakın görüşmüşler.  

Milli Güvenlik Siy Belgesini o açmamış İlhan abi açınca siz açmasaydınız ben de açmayacaktım demiş devam etmiş

- Balbay anlaşmayı bozdu. Kırıldık. Çok üzüldük. Kimi arkadaşlar biz çekilelim dediler. Tabii kaynağı sormuyoruz. Söylemeyecektir. Bu tür şeyler yapmayacaktı. Yaptı.  

İS, bilmiyorum, siz verdiniz sandım demiş. Onlar da bizim böyle bir yöntemimiz yok demiş

Öteki konular  

- Çankaya'ya başı türbanlı olmayan ama, beyni türbanlı biri gelirse ne olacak demiş  

- Terörü ABD'nin desteklediğine karşı çıkmış. Uzun uzun bu saptamanın yanlış olduğunu söylemiş. İS de yazısını bırakmış. Yazısı o yöndeydi

Ertesi gün İS'le durumu değerlendirdik. Bana şunları söyledi 

- Ürktüm... Değişik bir şey var. Senin haberleri inceleyeceğim. Bunlar kendi içlerinde farklı düşüncelere sahipler. Böyle olur. Geçmişte Faruk G., Muhsin B.... G. birden öbür tarafa geçti.... Bunlar böyle olur. Aman dikkat. 

-Kaynaklarını bana da söyleme.. (gülerek) bakansın bir şey olur, bana sorarlar bilmeyeyim.  

- Ben kimsenin adını vermemiştim. Yıllar sonra bana bir yemek verdiler. Konuştuk uzun uzun.  

- Yine benzer durum olabilir. Aman dikkatli ol. Şimdi senin yaptıkmlarından benim haberim yok. Onlar da sevinmiştir. Bunların da arasında ikilik var diye  

- Acaba H. Paşayı CB yapıp öyle mi dönüştürmek istiyorlar. Bunu yazıp sormalı”

“CB.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

“8.2.06'da saat 14.20-16.45 arasında gerçekleşen görüşmenin satır başlar  

Genelkurmay Başkanı: Bu konuda süreci son ana bırakmaktan yana değilim. Önümüzdeki Yüksek Askeri Şura'ya yeni Genelkurmay Başkanı başkanlık etsin istiyorum (Yaşar B.ı kastederek).  Burada son dakika hesapları olabilir. Onu iki gün erken emekli et, ötekini getir gibi. Buna izin vermeyeceğim

Askerin Durumu: Radikal'de, asker yeni cumhurbaşkanının anayasaya uymasını istiyor. Eşiyle ilgilenmiyor gibi bir manşet çıkınca, dedim ki bunu Genelkurmay İkinci Başkanı (Org. Işık K.) söylemiştir. Tahminim doğru çıktı. Genelkurmay başkanı haftalık ziyarete gelince sordum. İkinci başkan söylemiş ama, kendisinin haberi olmadığını söyledi. Normalde olması gerekir ama... İşte böyle diyor... Hani şu dönemde birşey yapsınlar diyen yok. Dik dursa yeterdi

Mayıs-Ekim gündemi: Türkiye'nin en önemli dönemi önümüzdeki Mayıs-Ekim arasındaki süreç olacak. Bunlar seçimle ilgili bir karar alabilir. Benim gördüğüm seçimi zamanında yapmak istemeyecekler. Olabildiğince uzatacaklar ama, ellerinde olmayan nedenlerle seçime gidebilirler. Böyle bir olasılığa karşı önümüzdeki mayıs-ekim döneminde ANAP'ı, Erkan M.'yu yanlarına alarak anayasayı değiştirmek isteyebilirler  

Yeni cumhurbaşkanı: Kesin kendilerinden biri olsun isteyeceklerdir. O gün gelişmeler nasıl olur kestirmek zor. Ama, ben kendi dönemim içinde yapılabilecekleri düşüneceğim. Erdoğan'ın kendisi olmasa bile çok güvendikleri birisini yapmak isteyeceklerdir  

Karikatür olayı: Bu tartışmanın bir an önce bitmesi lazım. Hiç de hayra bir şey değil. Ucu çok tehlikeli yerlere varabilir. Burada batının yaptığı da, Arap dünyasındaki tepkiler de durumu sertleştiriyor. Bizim çok dikkatli olmamız lazım  

Yargıdaki bozulma: Kaç defa söyledim, dilimde tüy bitti. Adalet Bakanı'yla müsteşarının katıldığı bir hakimler savcılar yüksek kurulundan sağlıklı karar çıkmaz. Önce bunu düzeltmek gerekiyor. Benim 3,4 defa geri çevirdiğim, göreve uygun görmediğim kişiler, çok daha önemli bir yer olan Yargıtay'a seçiliyor. Olacak şey değil..

Malvarlığı: Çok yararlı bir tartışma. İyi oluyor. Ne kadar devam ederse o kadar iyi. Toplum bunların da ne olduğunu görüyor. Tabii bir şey var, bunlar erirken karşılarında bir hareket gelişmiyor. O yanı önemli... Ben rejimin kendisini koruyacağından eminim. Halkın o bilince ulaştığını düşünüyorum. Bana öyle tepkiler geliyor ki, inanın toplum her şeyin farkında

Sol: Kemal D.'in adı geçiyor, şaşırıyorum. Kendisiyle ilk tanıştığımda hayal kırılığına uğramıştım. Orta düzey bir ekonomi bilgisi vardı. Amerika işte, eline programı verdi, gönderdi. Deniz beyin durumu ortada... Büyütemiyor ama, başka bir kişi de öne çıkmıyor..

U. olayı: Başbakanın abisi. Onlar birbirinden ayrılamaz. İyi de oluyor. Gensoruda kesin koruyacaklardır. Korusunlar... Her şey daha iyi ortaya çıkar  

Üniversiteler: Rektörlerle bir toplantı yapacağım. Bunların çoğu benim atadıklarım. Dikkatle takip ediyorum. Üniversiteler kentlerin yaşamını çok etkiliyor. Yeni kuracakları 15 üniversitede rektörleri onların atamasına izin vermeyeceğim. Tutma hakkım var. Sonrasına bakılır. YÖK, vekaleten atama yapabilir... Sayın Teziç iyi bir noktaya geldi ama (gülümseyerek) bir hayli yordu..  

İran olayı: Amerika yine Irak'taki gibi kamuoyu oluşturma çabasına girdi. Bizim hükümet de ne yaparım diye bakıyor. Ne olacak, Irak'ta ne yaptıksa o olacak. Bizim üzerimizden bir şey yapmalarına izin vermeyeceğiz. Ama Amerika, askerlere, siz ağırlığınızı koyarsanız, hükümet her kararı alır diyor. Askerler de ağırlıklarını koymaktan çok, topu hükümete atmaktan, siyasi iradenin karar vermesinden yana  

E. affı: Kişiye özel af olur mu? Yapıyorlar işte. A. diyor ki, bu düzenleme kişilere değil. Kim yutar onu. Bal gibi kurtarmaya çalışıyorlar. Üstelik de 11 trilyonu da vermemenin yollarını arıyorlar. Olmaz o, yasa gelsin geri göndereceğim. Yine gelirse anayasa mahkemesine götüreceğim. O arada E. yararlanır ama, anayasaya aykırı bir yasayla çıktığı tescil edilmiş olsun  

Medya: Bu medya düzelmez. Artık öyle bakmak lazım. Hiiiç düzelir diye uğraşmanın gereği yok..

Özelleştirmeler: Yaptıkları her işte hukuki bir özür var. Danıştay kararı aldı, uygulayacaklar, başka yolu yok. Danıştay erken toplandı geç toplandı onları bilmem. Telekom'a acıdım... Yazık. Dev bir kurumu 3 yıllık karına satıyorsun”

“CUMHUR.TXT” isimli metin belgesi içerisinde;

7 Nisan 2006 tarihli notta;

“ 7 Nisan 200 Cuma-saat 15.3 

-İlhan abi 2 günlüğüne geldi. Mümtaz S.kökenli Erinç Y. Korkut B. sorunu..  

-İlk akşam başbaşa görüşme... Emre'ye yakınlık aynen. Hep, benden sonra ne olacak, sorusu..  

- Her gelişteki olağan görüşme 15.30'da çıkış. 17.00'ye kadar kalış... Her konuyu konuştuk..  

Medyayla ilgili gelişmelere hiç güvenmiyor. Bunlar sonunda patron diyor Baykal'a kızgın, tam olarak toparlayamıyor diyor

Hükümetin yaptıklarını dikkatle izliyor. Halk bunları anlıyor diyor.

H.ye bozuk... Y. ile  konuşmuş. Şemdinlinin sadece ona yönelik olduğunu düşünüyor. Bu işi 45 gün önceden bitirmek ve kesinlikle bunların eline bırakmamak gerek. Bu yüzden 45 günden önce istifa etmeli ve yerine atamayı hemen yapmalı. Yıllık toplantıya Y. başta katılmalı. Bunu kendisine dedim, o da tamam bir plan yapalım dedi. Eşim eşyaları götürmeye başladı... Bir bölümünü yerleştiriyor. Hemen bunu bitirelim istiyorum. Bana Y.yi istemediklerini söyledi. Ben niye bunu zamanında bana demedin dedim, demedimmi dedi. Adamlar bu noktaya gelmesini istemediklerini, bir üst noktaya çıkartır mı? Başbaşa görüştüler. Başbakan açıklama yaptı ama ben hiçbirine inanmıyorum. Eğer görev uzatımı gibi bir şey olursa benim ne diyeceğimi biliyorlar

Böyle bir durumda ordu altüst olur. Y. olmazsa yerine gelen bunların adamıymış gibi muamele görür. H. CB olursa ordu daha da karışır..

4 Mayıs 2006 tarihli notta;

4 Mayıs 200 Perşembe 10.30'da..

Rekor görüşme 105 dakika..

Temel konular aynı... Sağlığında genel düzelme var ama çok ilaç kullanıyor. 3 kez konu gündeme geldi. Birincisinde o tamam dedi kesin ifadeyle bitirdi. İkincisinde, 45 gün içinde bunu bitirmenin şart olduğunu söyledi. Tek korkusunun, son anda şu geziyi de yapayıp, bunu da yapayım, demesi olduğunu söyledi. Zaten geçen Ağustosta biraz yoruldun diye ima ettiğini söyledi..

Gelinen noktada onun sorumluluğu var. Değil kaşını çatmak, suratını biraz assa yeterdi dedi. Mesafeyi çok kapattılar. Bu kadar kapalı mesafe bundan sonra nasıl açılır, zor. Endişelerim var

Yeni bir plan yapamazlar da acaba insan yeni gelenin de nasıl davranacağını merak ediyor. Onunla da anlaştılar mı diye endişe ediyor. Ta bu mevkiye gelmişsin, ne gerek var, olağanüstü nezakete. Toplantıda gördüm, canım sıkıldı. Sen o noktaya geldin hem Recebe hem kendi üstüne, bence öyle değil de, öyle olmaz de..

Şemdinli'de bir tek savcıyı almak yetmez, başındakini de almak gerekir. Bunlar kendi aralarında planını yapmış..Ben o konuşmayı 6 ay önceden planlamıştım. 15 sayfalık konuşmayı (İS, size çok görev düşüyor diye birkaç kez söyleyince) zaten hep ağır, karışık dosyalar bana düşerdi dedi

-Kadrolaşma öyle hal aldı ki, bazen bir yere verdikleri adamın, orada bulunduğu yerden daha az zararlı olacağını düşündüğüm için evet diyorum  

Bunlar gidiyor. Halk uyanıyor. zor olanı bu ama, en kalıcı olanı bu..

Ahh Baykal toparlayamıyor. Güven veremiyor  

D. olmaz. O ne derse desin ben ülkeden çok kendisini düşündüğü için öyle dediğini düşünürüm. Onun etrafında öteki partilerden gelen olmaz (İSin tezine yanıt olarak: Her görüşmede 1 Mart tezkereninin reddinin ne kadar iyi olduğunu söylüyor. Orada G.nin telaşı.. Ne yapacağız diye gelişi... Bir numaraya sakın araya toplantı alıp, bildiri yayınlamayı kabul etme deyici..

İranda Ahmedijata kızgın. Bushun işine yarıyor. Adam ülkesini kuşattırıyor, yalnızlaştırıyor

Sık konuşmayı sevmiyor. Ağırlığı kaybolur”

şeklinde günlük biçiminde alınmış notlar olduğu anlaşılmıştır. 

“KEMAL.doc” isimli MSword dosyasında,

İddianamenin “Darbeye Teşebbüs” bölümünde detaylı bir şekilde yer alan belgede Genel Kurmay Başkanı Hilmi Ö. ile AKP Diyarbakır Milletvekili Emekli Albay Aziz A. ün görüşmelerinin takip ve rapor edildiği, bir general ve bir amiralin TBMM Dışişleri Komisyonda olası Irak savaşı konusunda bilgilendirme amacıyla yapmış oldukları konuşmaların komisyon üyeleri tarafından kasıtlı olarak basına sızdırıldığı, Genelkurmay Başkanı’nın vermiş olduğu bir talimat ile ilgili olarak, Genelkurmay Başkanı’nın peruk konusunda sahip olduğu ayrıntılı bilginin kendisine belli bir çevre tarafından verildiğinin değerlendirildiği, AKP Genel Başkanı Recep Tayyip ERDOĞAN’ın bazı orgeneraller aleyhine Org. Hilmi Ö.yü yönlendirdiği, eski adı ‘Batı Çalışma Grubu’, yeni adı ise ‘Özel Çalışma Grubu’ olan birimin faaliyetlerinin Genelkurmay Başkanının tutumu nedeniyle önemli ölçüde durduğu, daha önceki dönemlerde AKP iktidarının irticai kadrolaşma ve her türlü irticai faaliyetlerine karşı Genelkurmay Başkanlığı tarafından işlem yapılmadığı, bu nedenle de Genelkurmay karargahı irticai faaliyetlerle mücadele etme konusunda durma noktasına geldiği, Vali, Kaymakam, Genel Müdür ve Daire Başkanları’nın atamalarından önce artık Genelkurmay Karargahından ilgili Bakanlık tarafından görüş istenmediği, bürokrasinin de AKP iktidarına direnme sürecini tamamladığı ve ‘arkamızda asker yoksa mücadele etmenin de yararı yok’ anlamına gelen bir tavır içine girdiği, Genelkurmay Başkanı’nın izlediği tutumun sonucu olarak askeri okullarda ve hatta Genelkurmay Karargahında Ramazan ayında oruç tutan personel sayısında artış olduğu gibi konuların yer aldığı,

“ÖZET.doc” isimli MSword dosyası içinde, 7 maddeden oluşan bir liste olduğu, bu listede Genelkurmay Başakanı Hilmi Ö. ile ilgili alınmış notlar ve iddiaların yer aldığı,

 “AŞ.doc” isimli dosya içinde, ‘İÇ GÜVENLİK TAKDİMİ MÜZAKERESİ’ başlıklı metinde konuşma dökümlerin yer aldığı, ifade sahiplerin ise ‘BAŞBAKAN, GNKUR BAŞKANI, MİLLİ SAVUNMA BAKANI (MSB), KARA KUVVETLERİ KOMUTANI, DENİZ KUVVETLERİ KOMUTANI, HAVA KUVVETLERİ KOMUTANI, ORG. HASAN I. ve ORHAN Y. olduğu,

“nisan1.doc” isimli dosya içinde 09 Mart 2006 tarihli, Genelkurmay Karargahında, ‘2005 Bölümü Faaliyetlerin Değerlendirmesi (PKK vs.) konulu,  ‘KOMUTANLAR TOPLANTISI’ başlıklı konuşma dökümlerinin yer aldığı, toplantı katılımcılarının ise Gnkur. Bşk, Kara Kuvvetleri Komutanı, Jandarma Genel Komutanı ve diğer  üst düzey askeri personel olduğu,

“bul.rar” isimli arşiv dosyasının şifreli olduğu anlaşılmıştır. Ancak bahsi geçen dosyanın şifreli olmasına rağmen içerisinde bulunan alt dosyaların isimleri görülmektedir. Söz konusu şifreli dosyanın şüpheli Ahmet Hurşit TOLON, Mehmet Şener ERUYGUR ve Hasan Atilla UĞUR’un dijital medyalarında da aynen yer aldığı anlaşılmıştır. İddianamede diğer şüpheliler ile ilgili bölümden detayları ile anlatılan dosyanın “YÖK ve ÜNİVERSİTELER , İrticai Faaliyette Bulunan Kamu Görevlileri, İlk BÇG Çalışmaları, Siyasi Partiler, Biyografik Bilgiler, AKP eski Dönemsel Raporlar, AKP Genel Değerlendirmesi, AKP-RP Karşılaştırma, BÇG İnternette Çıkanlar, Biyoğrafiler ve  Gnkur. AKP takip formu” alt dosyalardan oluştuğu,   

“DSİ' ye Atananlar.doc” isimli dosyanın, ‘DSİ Çalışanları’ tarafından hazırlandığı ve DSİ Genel Müdürlüğünde yapılan bazı atamalar ve atanan şahıslara ait kişisel verilerin toplanarak belge haline getirildiği,

“en son MEB 2.xls” isimli dosyada, “3 KASIM SONRASI OLUŞAN AKP HÜKÜMETİNİN MEB BAKANI ERKAN M. ZAMANINDA MERKEZDE ve İLLERDE MİLLİ EĞİTİM YÖNETİCİLİKLERİNE ATANANLARIN LİSTESİ” başlığı ile başladığı, toplam 6 sütun 197 satırdan ibaret olduğu,  4., 5. ve 6. sütunlarda ismi bulunan şahıslara ait kişisel verilerin bulunduğu,

“Mayıs 2003 Anketi.doc” isimli dosyada, “SEÇMENİN HÜKÜMET ve MUHALEFETE YÖNELİK DÜŞÜNCELERİNİN BELİRLENMESİ (ÖZET RAPOR)” başlığına sahip SESAR raporu olduğu,

“soundfromgallipoli.doc” isimli dosyada, Prof.Dr. Taner K. adıyla yazılmış bir mektup veya e-posta olduğu, yazı içeriğinde Rektörlük seçimleri ile ilgili bilgiler verildiği, ayrıca belgenin “Sevgili Balbay durum kisaca boyle, biz burada universite geleneklerinin yerlesmesi ve kurumsallasabilmenin adina bir mucadele icerisindeyiz. Senin de destek ve katkilarini bekliyorum. Sana yarin veya en gec persembe gunu yurtici kargo ile birkac dosya gonderecegim. Ilgini cekecegini umarim.” şeklinde sona erdiği,

“VAKIF EK.xls” isimli Excel dosyasında, ‘PARK GRUBU KREDİ RİSK LİSTESİ  (EYLÜL 2002 İTİBARIYLA), SABAH GRUBU KREDİ RİSK LİSTESİ (EYLÜL 2002 İTİBARIYLA), MEHMET KUTMAN ŞİRKETLERİNİN KREDİ RİSK LİSTESİ,  DUMANKAYA GRUBU KREDİ RİSK LİSTESİ ve DOĞAN GRUBU KREDİ RİSK LİSTESİ’ isimli tabloların altında söz konusu grupların  Firma Unvanları, Bağlı oldukları Şubeleri, TL/USD/Euro olarak Risk Miktarları ve Vadelerinin tablo olarak yer aldığı,

 “VAKIFBANK GERCEKLERI 2.doc” isimli MSword dosyasında,  25 yıl Vakıfbank’ta çalışan bir şahsın Vakıfbank ve bazı yöneticileri hakkında detaylı bilgileri not ettiği,

“savunma05032002.doc” isimli MSword dosyasında  , Prof.  Dr. Uğur A. tarafından ‘İlgili Makama’ sunulmak üzere hazırlanan,  Gürbüz Ç. ve kardeşleri ile ilgili savunma olduğu,

“deniz.doc” isimli dosya içinde, şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’dan  ele geçirilen ADD Genel Baskan Odasi 7 Nolu CD içerisindeki ÖZDENİN BİLGİSAYARI\özden günlük\ isimli klasör içerisinde bulunan MSword belgeleri içerisinden seçilerek alındığı ve üzerinde yazarın anlamasını kolaylaştıracak şablon değişiklikleri ve yer yer kısa değerlendirmeler yapıldığı,

“irticai örgütlerin TSK ya karşı sızmasını önleme faaliyetleri.pdf” isimli dosyada, “İrticai Unsurların Türk Silahlı Kuvvetlerine Sızmasını Önlemek Maksadıyla Alınan Tedbirler” konulu bir “Bilgi Notu” ve “ASKERİ OKULLAR MÜLAKAT SONUÇLARI (2006)” başlıklı bir yazı olduğu,

“sağ yansı 23 Kas 06 1930.ppt” isimli PowerPoint dosyasının seksen dokuz sayfadan oluşup “GİZLİ” ibareli olduğu ve “İrticai Unsurlar, İrticai Oluşumlar, İrticai Unsurların Faaliyet Alanları, İrticai Faaliyetler, İrticai Terör Örgütleri, Radikal Dini Gruplar, Dini Motifli Siyasal Gruplar, Dini Grup ve Tarikatlar” konularında bilgilerin belge içeriğinde yer aldığı ve son sayfasında da “İç Tehdit Değerlendirmesi (İrtica)” başlığının yer aldığı;

“sol yansı 23 Kas 06 1930.ppt” isimli PowerPoint dosyasının yüz kırk üç sayfadan oluşup “GİZLİ” ibareli olduğu ve ilk sayfasında “İç Tehdit Değerlendirmesi (İrtica)” başlığının yer aldığı; slaytın 68. sayfada “İç Tehdit Değerlendirmesi (İrtica)” başlığı ile sona erip 69. sayfada itibaren “Yedek Slaytlar” başlığı ile devam ettiği; “İrticai Unsurlar, Hizbullah Terör Örgütü, Tarikatlar, F. GÜLEN Nurcu Grubu, İrticai Faaliyetler, Eğitim Faaliyetlerinde Tespit Edilen Hususlar, Kılık ve Kıyafet Yönetmeliğine Aykırı Uygulamalar, Belediyelerin Yaptığı Bazı Uygulamalar, Cami Yaptırma ve Yaşatma Derneklerinin Kontrolündeki Eksiklikler” konularında bilgiler içerdiği,

Flash_Canon_126MB içinde yer alan;

“14.10.2007.doc” isimli MSword dosyası içinde;

Gündem

Son gelişmelerden sonra muhtemel bir harekatın şekli konusunda genkurda bir hazırlık başlatıldı. Bu kapsamda arefe günü hrk. Bşk. Başkanlığında kuvvetlerin harekat başkanlarının katılımı ile bir değerlendirme toplantısı yapıldı. Hiç kimse şu ana kadar ne tür planlamala yapıldı bilmiyor. Çünkü ilk defa tezkere kararı ile bu iş ciddi hale geldi. Bu sefer top tsk da kalacağı için işi ciddiye almaya karar verdiler. Toplantının başında hrk.  Bşk. Tarafından ikinci başkanla konuşmayı müteakip belirtilen konular şöyle:

Son olaylar neticesinde hükümet tarafından kapsamı, süresi ve sınırı hükümet tarafından belirlenmek üzere meclisten sınır ötesi harekata yönelik tezkere çıkarılmasına karar verilmiştir. Çalışmayı dışişleri bakanlığı ile son haline ortak çalışma ile getirdik. Herhalde bayramdan sonra meclise gelir.

Ancak bu iş biraz yanlış anlaşılıyor. Tezkereden sonra hükümetin tsk ya bir de direktif vermesi gerekir. Bunu halk bilmiyor ve hükümet tezkereyi çıkaracak tsk da gerekeni yapmalı diyor. Oklar tamamen bize döndü.hükümet direktif verirse bir şey yapmak zorundayız. Ancak hükümetin vereceği direktifin sınırları, kapsamı ve harekatın süresi bilinmediği için harekatın niyet ve maksadını tam olarak ortaya koyamıyoruz. 

Direktif verilirde biz harekata girişirsek ve de başarısız olursak tsk nın bütün kredibilitesi biter. Çok dikkatli olmalıyız. Planlamalara hemen başlamalıyız.

Harekatın şekli belli olmasa da genel tavrımız bellidir. Harekat sınırlarımızın güvenliğini sağlamaya yönelik olacak. Bunun için de sınırlarımızdan 5-15 km içerideki pkk kamplarını kullanılamaz hale getirip oralarda en az 6 ay kalacağız.eşkiya peşinde gezmeyeceğiz. Örgütün insan gücünü etkisiz hale getirmek birinci amacımız değil. Amacımız kampları etkisiz hale getirmek. Bu arada terörist denk gelirse onlar da etkisiz hale getirilir.

Bu odadaki hiç kimse bölgede uzun süre kalınacağını hiçbir yerde telafuz etmesin . Bu konu bu odadan çıkmasın. Yoksa hükümetten direktif almak zorlaşır.

Bu yaptığımız hareket karşı tarafa bir mesaj olacak. Biz buraya kadar geldik daha aşağılara da inebiliriz mesajı. Bu harekatın devamı da olacak. Ama bunu telafuz etmeyeceğiz. Sınıra yakın bir ilerleme sınırı belirleyeceğiz. Hükümete böyle söyleyeceğiz. Tabi bu hattın sabit olması gerekmiyor. Yoksa istediğimiz direktifi alamayız.

Başbakan bu konuyu ırak a komşu ülkeler toplantısında, abd gezisinde  ve siyası ve politik girişimlerde gündeme getireceğini söylüyor. Anlaşıldığı kadarıyla başbakan harekattan önce tam bir siyasi ve politik zemin oluşturmak istiyor.

Daha şimdiden bazı basın yayın organları tsk yı suçlamaya bazı komutanları istifaya çağırmaya b aşladı.cnn türk’ün proğramında başbakana tsk yı kötületmeye çalıştılar. O da ısrarla bundan kaçındı.başarısızlık durumunda bu konu genişler.

Harekat önce kapsamlı bir hava harekatı ile başlayacak. Hava kuvvetleri kandil bölgesi dahil hazırlıklı olmalı. Abd ile hava angajesi yaşanma ihtimali her zaman var.ama bazı hava sahaları ilan edip onun içinde hava harekatı icra edeceğiz. Biz abd nin nötr kalmasını istiyoruz. Bu olmazsa abd ye rağmen harekatı yaparız.

Harekatın peşmergeye karşı olmadığı dile getirilecek. Planlamalarda peşmergeyi karşımıza almama konusuna dikkat edilecek. Ama düşmanca tavır sergilerlerse de gereken yapılacak ve harekat daha güneye kayacak.

Şu anda bölgede bulunan üsler ilerleme sınırının güneyinde olmalarına rağmen sabit kalacak ve uçarbirlik harekatı bu bölgelere yapılacak.

Biz bölgeye girdikten sonra yurt içinde olayların devam etmesi ve artması bizi zor durumda bırakır. Yeterli kuvvet yurt içinde bırakılarak iç güvenlik harektı da devam ettirilmelidir. Kkk buna yönelik kuvvet planlamasını ve ihtiyaçlarını pazar gününe kadar ortaya koysun.

Haftaya genkur başkanı yok. O yüzden biz salı günü çok kaba bir direktif yayınlayalım ve kuvvet planlamaları başlasın. Daha sonra daha ayrıntılı bir direktif yayınlarız.

ifadelerinin yer aldığı,

“Eylem Planı Metni.doc” isimli MSword dosyası içinde; Türk Silahlı Kuvvetlerini yıpratma çabalarını etkisiz kılmak ve halkla bütünleşmesini gelitirmek, Cumhuriyetin teml değerlerine yapılan saldırılara karşı tedbir almak üzere hazırlanmış eylem planı olduğu, ‘EYLEM PLANIN’nın ‘VAZİFE, DURUM, ESASLAR ve İCRA’ başlıkları altında maddeler ve alt maddeler altında yazıldığı,

“CUMHURIYET_GAZETESI_DISKET_7” içinde yer alan,

“kuzey ırakta neler oluyor.doc” isimli dosyada, ‘AŞAĞIDA YAZILAN LAR GİZİ KONULARDIR’ başlığı altında, SÜLEYMANİYE OLAYI ile ilgili bazı askeri personelin isimlerinin de belirtildiği notlar ile bu konuda Genel Kurmay Başkanlığı’nda yapılan durum değerlendirme toplantısına dair bilgiler olduğu, ‘AYRI KONULAR’ başlığı altında ise Cumhurbaşkanlığı Muhafız Alay Komutanlığı ve bazı askeri personel ile ilgili notlar olduğu,

CUMHURIYET_GAZETESI_DISKET_4 içinde yer alan;

“DERİN   DEVLET   ve   GÜCÜN KONTROLÜ .doc” isimli MSword dosyasında, altında 13.10.2001 tarih ve Nihat A. yazan, içeriğinde,

“Kariyer sahibi olarak tanıdığımız bazı isimler bile bu konuda zihin cimnastikleriyle senaryolar üretiyordu.Çok ciddi tavırlarla,  "Ergenekon"adlı, içinde ordu üst düzey mensuplarının, vatansever aydın ve bilim adamlarının  da bulunduğu, tam yetkili bir kurumun varlığından, ülke çıkarı olan tüm konularda, planlama ve organizasyonu üstlendiğinden söz ediyorlardı. Bu kurumun derin devlet olduğu, tüm bilinmiyenlerden , mechullerden yetkili ve sorumlu olduğu ,devletin yüksek çıkarları uğruna, bazı acılara ve kayıplara karşı sabırlı ve öz verili olunması gerektiği ileri sürülüyordu.” ifadeleri yer alan metin olduğu,

MAXEL_RFD80M-12652_21 NOLU CD içerisinde, 

“AKP İddia  çalış..doc” isimli MSword dosyasında,  Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı Sayın Nuri O.’a hitaben 2.4.2007 tarihli, Nurullah AYDIN ismine açılmış bir yazı olduğu ve Recep Tayyip ERDOĞAN’ın Cumhurbaşkanlığı’nın ileride telafisi zor olan çok ciddi sorunlar doğuracağı endişesi ile hazırladığı çalışma olduğu,

“R.T. ERDOĞAN Belediye dava.doc” isimli MSword dosyasında, ‘RECEP TAYYİP ERDOĞAN’IN BELEDİYE BAŞKANLIĞI DÖNEMİNE İLİŞKİN SORUŞTURMA KONULARI’ başlıklı,  yolsuzluk iddiaları ile ilgili detaylı çalışma olduğu,

Uzerinde Ses Kaydı Yazan_3102405009B_1 NOLU CD içinde, 

“Kayit1.wav” isimli ses dosyasında,  Emniyet görevlisi olduğu söylenen bir erkek şahıs ile yine konuşmalarda Çağdaş Eğitim Vakfından görevli olduğu anlaşılan 1 bayan şahsın Çağdaş Eğitim Vakfının PKK terör örgütü mensubu olan öğrencilere Burs verildiği ile ilgili yapılan karşılıklı telefon görüşmesinin kaydı olduğu, 

GİZLİ BELGELER

Mustafa Ali BALBAY’a ait CASPER marka dizüstü bilgisayar içerisinden çıkan WESTERN DIGITAL marka, seri numarası WMAM9EF31256 olan bilgisayar hard diski içerisinde; “DEVLETİN  GÜVENLİĞİ, İÇ VEYA DIŞ SİYASAL YARARLARI BAKIMINDAN, NİTELİĞİ İTİBARI İLE GİZLİ  KALMASI GEREKEN” bilgileri içeren 435 adet belge bulunduğu,

“YETKİLİ MAKAMLARIN KANUN VE DÜZENLEYİCİ İŞLEMLERE GÖRE AÇIKLAMASINI YASAKLADIĞI VE NİTELİĞİ BAKIMINDAN GİZLİ KALMASI GEREKEN”, “ABD KKK ile görüşme.pdf”, “Büyükanıtın 31 Ekim MGK Konuşma notu.pdf”, “ek-b ic teh.uns.ana tasnifi.ppt”, “ek-b lahika-1 bolucu uns.tasnifi.ppt”, “ek-b lahika-2 irticai orgutler.ppt”, “01 Irak'a Katılım Yansıları.TUGAY SON).ppt”, “02 Irak'a Katılım Yansıları.TÜMEN SON).doc”, “IRAK İÇİN ÇALIŞMA PERSONEL İSİM LİSTESİ-2003.doc” “EK-C.ppt”, “EK-D.ppt”, “EK-E.ppt”,  “EK-G-H-I.ppt”, “EK-J.ppt” ,“Ortadoğu KİS Tamamlayıcı.doc” ,“İÇTEHDİT00.doc” “9_SLH_KUV_TARIHCESI.doc” isimli 16 adet belge bulunduğu anlaşılmıştır. 
c-Telefon Görüşmeleri


Tape No:5012, 04.05.2008 tarihinde saat: 21.50 de Cüneyt A. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “…Başka numara yok abi. İşte ERDOĞAN bir iki demeç vermiş” dediği, Cüneyt A.’ nın  “…Ha bi haberde dinledim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tüm Türkiye’ nin partisiyiz sadece Müslüman değiliz böyle ortalama partiyiz falan”, “Dinci parti değiliz falan” dediği, Cüneyt A.’ nın “Dinci parti değilmiş”, “Orta partiniz orta mı orta malı oldu mu sandığa gider” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “He işte ortada sandık”, “Oy vere vere usandık oluyo abi” dediği Cüneyt A.’ nın “İnşallah”, “Valla usandık ne usanamadık bi türlü SALAK MİLLET yok başka bi şey be” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Başka bi şey yok abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “KOY G… o zaman” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “KOY G.. işte dahili durumuz iyi İLHAN abinin sağlığı iyi” dediği, Cüneyt A.’ nın “O belli canım artık onda benim bi endişem yok”, “Ona bi şey olmaz öyle gider o iyileşir kalkar ondan sonra bakalım ne olur bi şey olmaz inşaalllah bi takım enayilerin burnu kırılır sen dinle beni”, “Yani İLHAN ‘da kırılır belki bizim tarafımızdan da hani yüz bulamazlar bilmiyorum ki”, “Ama büyük bi hareket yapmaya kalkarlarsa da nasıl yüz vercez bunlara ya” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “Sağlığı iyi”, “Vermeyiz yani abi ya” dediği, Cüneyt A.’ nın “H.’in direk öne geçmesine razı olabilirmiyiz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Olur mu abi ya” dediği, Cüneyt A.’ nın “Ya bırak Allah’ını seversen ya” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani onun direksiyona geçmesi demek hani gözlerimi kapatıyorum yola çıktım demek yani ulan şimdi virajda ne yapacaksın yolda ne yapacaksın herif yok ki yani” dediği, Cüneyt A.’ nın “Üstelik bomba”, “Hani var ya o şey bombalar karılar”, “Onun gibi bi şey gaste için ama işte o çok hakim olursa o bir enayiyi idare eder bana bak şeyde hazreti” dediği M.Ali BALBAY’ ın “İşte onu bakalım bi abi yani İlhan abinin şu anda birinci vaziyeti odur dediğiniz gibi sonra HAZRETLE konuşmak lazım hazretle bizim konuşmamız olmaz İlhan abinin konuşması lazım” dediği, Cüneyt A.’ nın “Tabi biz ne biliriz sen biz bi şey söylemeyiz” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “İnşallah yani çok çabuk sağlığına kavuşursa İlhan abi ben dicem ki, dicem ki bu İbrahim hani sizden sonra Hikmet Ç. dümen suyuna gircek dicem yani” dediği, Cüneyt A.’ nın “…Ayın yedisinde paralar geliyo” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “Geliyodur abi tamamdır abi” dediği,

Tape No:5013, 04.05.2008 tarihinde saat:21.50 de Erdal S. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “…Devam ha,ha devam” dediği, Erdal S.’ nın “Şimdi”, “Bu soruşturmayı bu savcı sürdüren” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet” dediği, Erdal S.’ nın “Bu bi garip şekilde telefonla beni çağırdı”, “İstanbul ‘da iki saat bizi sorguladı sonra ifadeyi tutanağa geçirmedi katip yok şu bu yok diyerek”, “Ben dedim ki bunlar herhalde bize bi çuval örecek Aydınlık Dergisine beyanatta bulundum”, “Bu Pazar günkü Aydınlık Dergisinde çıktı Savcı  ifademi aldı ama tutanağa geçirmedi diyerek” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı,hı yani kayıt dışı ope kayıt dışı soruşturma yani” dediği, Erdal S.’ nın “Tabi o var bide şu var benim verdiğim ifade lehineydi sanıkların yani sanıkların lehine olan delili toplamamış oldu yani bu çok büyük bi adli hata yani adli suç aslında”, “Şimdi Ali Beyle görüştükte Ali K. Başkanımla”, “Yani bana dedi ki ya keşke bu haberi Cumhuriyet’e verseydin filan demişti  “bende sizleri atlamış olmıyayım diye sizi”, “Haber değeri varsa bi okursanız” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi ki” dediği, Erdal S.’ nın “Gündeme taşıyabiliriz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam dostum” dediği, Erdal S.’ nın “Oldu efendim” dediği,

Tape No:5014, 05.05.2008 tarihinde saat:17.04 de X Bayan Şahıs/Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmede özetle; X Bayan Şahıs’ ın “Türk Metal Sendikası özel kalem müsaitseniz görüştüreyim mi Başkan’la efendim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Alo iyi günler adaş” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Saygılar Başkanım”, “Dün ben Kırıkkale’ye gittim Giderken yoldan sizi aradım Kırıkkale vizesi var mı yoksa giremeyiz izin itsiyim dedim konferansa gittim bende iyiydi Türk Metalden sağ olsunlar arkadaşlar getirmişler bi şey yaptılar hani onlarda vardı iyiydi bi iki saat konuştuk Kırıkkale’yle”, “Fena bi dinamizm yok Başkanım ya bi kıpırdamış böyle bi Kırıkkale böyle zaten”, “Tamam iyi sevindim yani bi dinamizm halk kıpırdamış her taraf ordan işte yerel gasteciler falan konuştu.” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Biz kıpırdanalım o daha da kıpırdar”, “Şimdi kıpırdadıysa tam yetkiyi aldıktan sonra kıpır kıpır olur İlhan Abi nasıl?” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İlhan Abi iyi böyle günde artık gazeteden bi kişi aileden bi kabul ediyorlar hastaneye” dediği,  Mustafa ÖZBEK’ in “Partiyi kuruyoruz bak ona göre hazırlan” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam Başkanım konuşuruz başkanım bakarız şey yani bu şu var AKP’ nin kapatılacağını AKP’ liler de kabul ettiler artık şimdi sonrasına hazırlanıyorlar bunlar” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hazırlansın da o hikâye onların dosyaları açıklansın önemli olan o istediği kadar parti açsın onlar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Doğru, doğru Başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Önemli olan kapanmadan önemli o” dediği.

Tape No:5015, 06.05.2008 tarihinde saat:17.02 de Hakkı isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Hakkı’ nın “Mustafa Beyler saygılar efendim”, “Tapu müdürüydüm bur da Burdur’ da”, “Çok büyük bi yolsuzluk Ankara’ da bunun içinde Fetullahçılar da var bunun içinde bende belgeler var”, “Bunu Emin Beyle beraber ortaya çıkarmanızı çok arzu ediyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Elinizde belgeler var mı ?” dediği, Hakkı’ nın “Şöyle belge var açıkçası size anlatıyım ki yanlız polis kayıtları var telefon kayıtları var elimde ama içindeki ayrıntılar çok yani onun hepsini biliyorum ben”, “Yo Burdur’ dayım arzu ederseniz gelebilirim bi randevu verirseniz bana gece elli altı sayfa  bi polis kaydı var telefon kaydı”, “E Bölge müdürü İngiliz şirketiyle ortaklık yapıyo emlakçılık yapıyo onu da size  müfettiş raporunda var bunlarda”, “Ancak almıyorlar Fetullahçılar koruyo o polis kaydında o ifade de var”, “Şey de beni çok iyi tanır Mehmet falan aslen Urfa doğumluyum ben efendim” dediği,

Tape No:5016, 09.05.2008 tarihinde saat:16.03 de Emin Ç. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Merhaba Emin Abi Balbay ben” dediği, Emin Ç.’ nın “Ha Mustafacım tamam canım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Nassınız abi nasıl vaziyet” dediği, Emin Ç.’ nin “ İyidir canım sen nassın ben demin aradım seni ama demin kesildi şey ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ha kesildi abi ” dediği, Emin Ç.’ nin “Ama cevap vermedin dışarıda mısın? ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı ,hı dışarıdayım abi” dediği , Emin Ç.’ nin “Ha” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ben listeyi yaptım daha doğrusu bende görünenleri” dediği , Emin Ç.’ nin “He,he” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şimdi abi enine boyuna bu tabi AKP Avrupa Birliği bu Baroso laiklik dayatılamaz diyo ULAN O. Ç… sen bize demokrasi dayatıcam diyorsun” “ULAN İ. biz seksen yıldır iyi kötü bi şey demiyoruz yani Evet doğru” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bi enine boyuna bi” dediği , Emin Ç.’ nin “Şu telefona bi bakıyım bi Dakka pardon ha Mustafacım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şimdi bunu enine boyuna gideriz abi” dediği , Emin Ç.’ nin “Tamam AB olayına giricez” “Orda bu şey olayı önemli” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “AB AKP davası ikisi bi arada iddanameye karşı AKP’ nin cevabı vardır sizde de yüz iki sayfa” “O şimdi bu AKP nin savunmasını irdeleriz abi çelişkilerle dolu yani”dediği , Emin Ç.’ nin “Tamam onu irdeleriz şeyi verdiler yargı reformunu verdiler AB ye dimi ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Doğru çünkü Yargıtay Başkan vekili Osman Ş.”dediği , Emin Ç.’ nin “Evet yazı yazdı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ya ne bu dedi ulan dedi İ… yani biz önce AB nin haberi oluyo dedi yani”, “Abi bütün Türkiye’ yi parselliyorlar İ… abi ya”, “Ve orman kanununda da şey bu turizm alanlarını tıpkı Özal’ ın yaptığı gibi abi”, “Bu Kemal D.’ i biraz okşamak lazım çünkü enflasyon dalgasının altında kalıcak Türkiye diyo Türkiye ULAN bu proğramı ben mi yaptım” dediği, Emin Ç.’ nin “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Dimi yani abi”dediği, Emin Ç.’ nin “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bi de abi Bu Türk Telekom’u çok ucuza bu yeni şeyi de satıyolar hani bugün bii iki gastecinin haberi var bu Türk Telekom’a da bi girelim abi”dediği, Emin Ç.’ nin “Tabi, tabi Türk Telekom tabi yani nasıl peşkeş var yani nası peşkeş var ya dimi ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yer olursa belki bu Bir Mayıs’ la ilgili tartışma şimdi CHP gensoru verdi polisi nasıl kullanıyolar” “A bugün Celalettin C.’ ın demecini okudunuz mu? Abi”… “Yani şimdi Molotof kokteylini terör örgütü atar yav yani” dediği,

Tape No:5017, 10.05.2008 tarihinde saat:17.50 de Celal isimli ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Ha iyi günler Celal beyle görüşmek istemiştim”, “Mustafa BALBAY ben Cumhuriyet Gazetesinden Ankara” dediği, Celal’ in “Benim gazetemiz hakkında bir tenkidim var bunu ne Orhan’a söyleyebiliyorum kendisiyle kavga etmeden ne de İlhan Beye söylemeye yüreğim el veriyo”, “Şimdi altmış sekiz kuşağı hakkında”, “Uzun zamandır bi yazı dizisi sürdürülüyor ve bu kişiler kahraman olarak takdim ediliyorlar”, “Ben o günleri yaşadım Robert Kolej’ deydim Boğaziçi Üniversitesi’ nin içindeydik o zaman” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet hocam” dediği, Celal’ in “O zamanın atmış sekiz kuşağına ait kişilerin bugünkü türbanlı kızlardan hiç bi farkları yoktu”, “Ellerinde Marks fikir kulüpleri kuruluyordu İstanbul Üniversitesinde de aynı durum vardı ben hatırlıyorum Coğrafyaya gelir giderdim karşı fikirde olanlar sokulmaz o MHP’ li geri zekâlılarla sürekli kavga edilir tabi bunlarda aynı b…”, “Birbirlerini yerler üniversiteleri okunamaz hale getirdiler daha sonra ben Avrupa’ da e bu kuşağa ait kişilerle çeşitli yerlerde birlikte oldum hani değişik mesleklere girmişler ve bunlar arasında bi tanesi de Alman Konsolosuydu burda hanımıyla beraber”, “Tarikatlarda falan bulunmuşlar hanımın bana dediği ki o yaptığımızın dedi Alman Üniversitesine verdiği zararı inanılmaz boyutlardaydı bunu sizden duydum çok memnun oldum çünkü dedim bende aynı fikirdeyim dedim”,  “Şimdi sıkıntı şu yani benim korkum bu Türkiye şu anda içinde bulunduğu bu kokmuş dönemde”, “Şimdi bu atmış sekiz kuşağını özenenler korkuyorum Atatürk’ ü” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Doğru söylüyosunuz ”dediği, Celal’ in “Lenin’in Marks’ın yerine koyacaklar”, “Atatürk öyle bi adam değildi”, “Düşünmeyi tavsiye ediyor”, “Elindeki kitap”, “Ve kaç lideri kaç dünya lideri arkasından yaşayan bi rejim bırakabildi bakın dün gece siz Leni …(anlaşılmıyor) bilmem bilir misiniz”, “Altmış sekizlilerin gözünde Atatürk yoktu Che Guara denen o geri zekâlı vardı”, “Marksizm vardı Lenin vardı Stalin vardı Mao vardı hepsini hatırlıyorum ben ve tesadüf ben de hayatım boyunca bu heriflerin harabeye çevirdiği bu ülkelerde çalıştım Orta Asya’ da Çin’ de bilmem nerde o kültür ihtilali denen rezilliği yarattıklarını gördüm tahsilimde Amerika’ da geçti”, “Kapitalizmin yediği bokları da gördüm Türkiye’ ye döndüğüm zaman ulan dedim bu Atatürk”, “Atatürk ne büyük bi adammış”, “Yani bizim adamımız hepsinden daha büyükmüş”, “Bu büyük adamın da bize dediği bi şey var lütfen aklınızı kullanın”, “Evet hayır millet görsün ki bu DEYUSLARA karşı sırf siz ve Emin Bey değil bir sürü adam var” dediği,
Tape No:5018, 11.05.2008 tarihinde saat: 22.18 de Cüneyt A. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “etraf İlhan Abimizin sağlığı iyi doktorlar önümüzdeki hafta çıkabilir demiş ama bi bakın iyi bir yere demiş hani bakımı olan vesayire demiş bizimkiler Divan Otel olur mu diye bakmışlar”, “Suit Divan Otel hani geleni gideni düğmeyi bastın geldi düğmeyi bastın gitti falan hani öyle”dediği, Cüneyt A.’ nın “öyle bi oda şeyde var Gontin Otel yani Marmara ne”, “belki orası kral odası filandır ben bi kere gittiğimde oda bulamadılar da beni sevdikleri için filan oraya verdiler azizim dört telefon çalıyor dört yerde ha dört ayrı telefon var karım bağlıyor mesela sen bilmem nerdesin koşa koşa gidiyor filan böyle büyük bi şey yani o da çok büyük yani İlhan sever mi öyle bir yere bilmiyorum ama gitmemesi lazım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yok işte bi şey Divan Otel tipi bi şey düşünmüşler Divan Otel prensip olarak tamam denmiş ” dediği, Cüneyt A.’ nın “ha orası kabul eder tabi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ama kararı vermemişler abi Semahat hanım Semahat KOÇ’ un orası biliyorsun ama Koç ailesinden canım kim bi kere İlhan karar verecek”dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi evet İlhan abinin kararı şu olmuş bir demiş beni buradan çıkarın ” dediği, Cüneyt A.’ nın “hastane tabi ya doğru ama çekilmez bi şeydir ha” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi beni ordan çıkarın demiş” dediği, Cüneyt A.’ nın “çıkarsınlar işte böyle bir yer bulsunlar ama İlhan evet diyecek görücek bilmiyorum ki bi şey de söylenemiyor ki yani sağlık mağlık birader ne bileyim ben nedir durumu doktorlar ne demişler yalnız olmayacak iyi bir yer her türlü yani bastın mı düğme her şey gelip gidecek yani doğru e Divan işte o kadın da orda öldü dimi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “abi şu anda ama bu kesin bi karar değil önümüzdeki hafta heran gi bir gün çıkaracaklar ben söyledim bakıcıya da söyledim İbrahim’ e de söyledim yani Cuma uygun geldi bana bilmiyorum hani”, “Tuba diye bi kadın büyük elçilikte bir kadın ismini aldı ya ya Suzan ya mevsin İlhan beyin hastanede uzun kalmasının nedeni hemşirelerin güzel olmasıdır yani” dediği, Cüneyt A.’ nın “Amerikan sefaretine giden rapora bak karı düşkünüdür filan diye keratabu dediğiniz doğru olabilir dedim her bakımdan ilhan SELÇUK öğrencisiyiz dedim”, “yok ben biz her bakımdan İlhan SELÇUK öğrencisiyiz dedim” dediği, Cüneyt A.’ nın “karı kızardı mı? ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “konuyu değiştirdi”, “değildi abi ama Şeyirmen güzeldi” dediği, Cüneyt A.’ nın “şeyirmen güzeldi”,  “görelim bekleriz hiç şey yapma canım sakin ol bi gün hiç belli olmaz bu işler babacım bir gün düşer böyle o zaman g… bir tekme vurursun nerden geldiğini şaşırır neyse bekleriz ya acelesi yok, yok ya s… ya bok herif ya aşağılık bir herif ya nerden geldi öbürleri maskesi düşüktü onları gördük yani hani Özgür A. hayvan biliyorsun Işık K. belli yılan herifi biliyorsun teşhis koyamazsın çünkü herif sinisi az konuşan görünmüyor etrafta kim kuvvetliyse dengeler kuran boktan bi herif”, “ilginç tarafı şu Genel Kurmay Başkanı gülerekten bir sürpriz bekleyin diyor sürpriz ertesi gün altı tane şehit al sana sürpriz yani birader herifler bunu dinledi mi bunu yapıyorlar ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “e büyük kampta sürpriz diyor altı şehit” dediği, Cüneyt A.’ nın “e doğru vallahi bak ya ben bunu ben Starı görmedim ama bu altıyı görünce e dedim işte buyur sana uygun bu şey sürpriz, sürpriz de ne bombalamışın herifler bombalamayı bile haber almış çıplak ayak kaçmışlar Ermenistan’a öyle mi? yani başka izah yok canım ani olarak baskında bi haberi olmasa herifin nasıl kaçar ya”, “hiç yani herifler uçakların geleceğini haber alıyorlar bırakıp gidiyorlar ey ertesi günde baskın altı tane şehit nallayıp gidiyorlar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “sen istersen on dokuz vurduk de istersen doksan dokuz vurduk de” dediği, Cüneyt A.’ nın “gülerekten sürprizi bekleyin sürprizi sürpriz adamlar kaçmışlar bir iki sürprizin duyulduğu gün baskın altı ölü b… bi iş yani çok maalesef canım yani çok acı bi şey sanki orduyla alay ediyorlar ya o kadar şey teçhizat o kadar uçak abi tank top tüfek yiyecek her şey tıkırında öyle mi di mi?”, “bilmiyorum şekerim bakalım ona da bakalım nihayet bi gün otururlar masaya işte hani Türk Bayrağı yanında PKK Bayrağı anladın mı işte o var ya PKK nın bi çingene bayrağı otururlar konuşurlar adamlar şartları koyar ona gidiyor iş ha Barzani’yle konuşma ne oldu Barzani’yle konuşmak Barzani de konuşurken şunu söyliyebiliyon mu Barzani’yi bana kardeşim gelin sizinle biz dostuz girin içeriyi temizleyin pezevenkleri diyebiliyo mu? Yok, canım öyle bi şey yok yolları kesmişte bilmem ne olmuşmuş ta ne yolları kesmiş herif yine içerde geliyor gidiyor koridor bilmiyorum yani tatsız çok tatsız bakalım duruma bakalım be” dediği,

Tape No:5019, 12.05.2008 tarihinde saat:22.33 de Cafer isimli ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Varlığımız varlığına armağan olsun diye”, “Ondan sonra kimseden korkmuyorum gelin beni alın diye niye bağırdın abi” dediği, Cafer’ in “Değil mi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani böyle bi tehdidi göze alamadıysan abi eğer kapatacaklar mı abi çekersin bayrağı beni kapatıyorlar ey halkım dersin nedeni de budur dersin abi karşılığına da çekersin abi yani” dediği, Cafer’ in “Aynı şeyi düşünüyoruz ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bunun karşılığı dört ay hapisse ondan sonra iktidar yani ” dediği, Cafer’ in “Demi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ondan sonra iktidardır yani Cafercim yani” dediği, Cafer’ in “Dedim yani niye bunu ifşa etmediniz yani niye bunu söylemediniz dedim ya olmadı falan filan yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “abi ULUSALCI KANAL Fetullah’ a satılmış dicekler”, “düşünmez misin sen ulan demek ki bu ULUSALCILAR da kendilerini paraya şey yaptılar”,“İnternet sitelerinde birinde bi slogan sana BİZ KAÇ YTL yiz” dediği, Cafer’ in “Nasıl” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “BİZ KAÇ YTL yiz” dediği, Cafer’ in “Ha buyur hadi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Neler gelecek yani hem bu kadar iddalı olacaksın bu işin koç başı olmaya soyunacaksın” dediği, Cafer’ in “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Benim diceksin ben yaparım diceksin benim planlarım var Türkiye’ yi ben kurtarırım diceksin projem hazır diceksin ondan sonra alıp Fetullah’ a zaam edeceksin bu çok ağır bi şey ya çok ağır bi şey Cafer yani” dediği, Cafer’ in “üzülürüz toplumda bi kırılma yaratacak bu o kötü”, “Yani umutsuzluk kırılması yaratacak millet şeyden de uzaklaşacak siyaseti lanet edecek”, “Ağustos’ da biri bana dedi ki bunun arkasından bu çıkmazsa sen gör dedi ya” “Sende aynı ona benzer şeyleri söyledin” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ya bi gün dedim kimin adamı olduğu çıkarsa yani, yani görevli çıkarsa şaşırma dedim” dediği, Cafer’ in “Aynı şey” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Neyse yani o zaman savuncak yeni bi şey bulamıyorlar anlaşılan hani”, “Ya düşün Cafer bir milyon iki yüz otuz bin kişi cep telefonunu verdi bunlara telefonlarını verdi ya”, “Bütün bunları teslim ediyosun bu heriflere yani” “Yani bu insanları satıyosun yani” dediği, Cafer’ in “Bende onu anlamıyorum şimdi bir milyon iki yüz otuz bin adamdan yüz lira isteseydi kesin verirdi”, “Yüz lira alsaydın zaten yüz yirmi üç trilyon ederdi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “O kadar” dediği, Cafer’ in “Niye sattı ben hala anlamıyorum CHP’ ye geleydin bide senin en çok güzel şeyin o yani bi açıklayaydın kardeş benim durumum bu halk sahip çık ya da ben gidiyom ölüyom de”, “Yani bu şey oldu vuruşa vuruşa ölemedi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İlerde bak bu görevli çıkıcak görüsün bak benim tahminim o” dediği, Cafer’ in “Yani biz demek ki biz onun nerdeyse kendimize inançlı kabul edicektik biz valla ne kadar cesur falan diyecektik”, “Ne bileyim biz sade insanlar pek bunu göremiyo üstad basında işte belli çevrelerle çok girifti olduğumuz için az çok sezebiliyorsun bide hayat bakış açımız da öyle biz hakkaten çok safız biz Türk halkına yazık ya vallahi yazık ya çok acıyorum ya nereye çekse gidiyo ya bu halktan daha ne istiyo bu millet ya nereye çekse gidiyolar ya Allah kahretsin”, “Onu diyorum işte önünü kesti bisürü hareketin şimdi bu DENİZ BAYKAL’ın eline nasıl bi koz verdi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi ya” dediği, Cafer’ in “Bunu her yerde kullanır hadile der siz kimsiniz der öyle inançlar geldi ki benim önüme demez mi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi ya tabi ki” dediği, Cafer’ in “Yani içerde de kullanılıyo bu yani dışarıda da yani karşı cephede kullanacak bizim cephede kullanacak bunu”, “Lanet olsun aşacaz ne yapalım bize de bu düştü kader yılmak yok direnmeğe devam” dediği,  

Tape No:5020, 14.05.2008 tarihinde saat:14.42 de İlhan SELÇUK ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “İlhan Abi merhaba” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Balbay iyi misin oğlum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Abi iyiyim siz nasılsınız” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Ben, ben bu gidişle kurtulamayacaksınız benden” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İlhan Abi bu ne güzel oldu nasılsınız abi çok iyi sesiniz” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Hı sesim iyi geliyo sesim iyide başka tarflarım hakkında kuşkum var” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yok abi birbirini tamamlar onlar” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Şimdi Balbay” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet İlhan Abicim” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Cüneyt’ e de söyle falan filan”, “Evet bide bu şeyi İbrahim’ e söyledim sana da söylicem kadeh diye bi şey var kadeh”, “Yani şimdi bu kadeh kaldırıyolar bunun içinde ne var bu bütün dünyayı ve milleti aldatıyo”, “Yani bu efendim bu kadehi kaldrıyo içer numarası yapıyo bu hangi şeyde görülmüş yav hangi efendim protokolde yav İngiliz Kraliçesi bile aldatıyor ya” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Dün doğru İlhan Abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Buna bi el atın ya İbrahim’e söyledim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Atalım abi, abi biz Cuma günü gelelim arzu ediyodum ama sizi çok yormucaksa hani” dediği, İlhan SELÇUK’ un “konuşuruz yalnız Balbay bu kadeh önemli kadeh” dediği,

Tape No:5021, 15.05.2008 tarihinde saat:16.41 de Ertuğrul İ. ile yaptığı görüşmede özetle; Ertuğrul İ.’ nin “İyi günler efendim Mustafa BALBAY” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Benim efendim” dediği, Ertuğrul İ.’ nin “Efendim ben Sayın Emekli Mit Müsteşarı Şenkal A.’ un korumasıyım ismim Ertuğrul İ.”, “Efendim Sayın Müsteşarım İlhan Bey’e bi çiçek göndermek istiyo”, “Fakat biz efendim kendisinin bizdeki olan telefonundan kendisine ulaşamadık sabit numarasından”, Ertuğrul İŞCAN’ın “Efendim eğer mümkünse adresini alabilir miyim bi çiçek göndermek istiyoruz ” dediği. 


Tape No:5022, 15.05.2008 tarihinde saat:21.25 de Nuray S. ile yaptığı görüşmede özetle; Nuray S.’ nin “Sayın BALBAY rahatsız ettim kusura bakmayın iyi akşamlar nasılsınız”, “Nuray S. ben”, “Ee aynı fikrimi devam ediyorum suskun devam etcem” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şu anda bi meclisteyim biz kaç kişiyizin Konya temsilcisi Nuray S. telefonda burda Tansel Ç. Emin Ç. bütün dostlar beraberiz de”, “Bi cümle edin onu söylim bir cümle kullanın sadece” dediği, Nuray S.’ nin “Hı, hı şu an devam ediyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bilmiyorum yani bi cümle kullanın sadece hangi durumdasınız ne gibi bi karar verdiniz ” dediği, Nuray S.’ nin “E şu anda suskun bi şekilde devam ediyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “He anladım peki” dediği,
Tape No:5023, 16.05.2008 tarihinde saat:20.00 de Ahmet isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Ahmet selam Mustafa BALBAY ben”, “Bi sorsaydın yani İpek mi olur Akın İ. mi olur yani bi sorsaydın afedersin yani” dediği, Ahmet’ in “Valla yani ayağımızı yorganımıza göre uzatıyoruz bilincindeyiz yaptığımız işin sorumluğundayız dedim üzerimize aldığımız yükü biliyoruz”, “Ülkeyi hani şuan içinde olduğu durumu biliyoruz dedim her şeyin bilincindeyiz dedim bilinçli hareket ediyoruz dedim maceraya gerek yok dedim ha dedim muhteşem şeyler olmuyo ama dedim stüdyolar gücümüzün yettiğince en doğrusu  en güzeli dedi aferin dedi çok güzel dedi”, “Çok güzel dedi tebrik ederim dedi sonra eee şimdi Kanaltürk’ te diyo yani birden oldu diyo bu nasıl olduysa bende anlamadım diyo yani her şey yolunda giderken diyo birden nasıl oldu diyo” “bende hiç bi şey demedim sessiz kaldım orda”, “Davet ettim İstanbul’ a İstanbul’ dan bahsettim kanalın bi çok detaylarını bahsettim hani yapısını şeyini bayağı sorular sordu bende anlattım işte İstanbul’ a davet ettim işte dedi yani bakıyım dedi gelmeye çalışırım ama zor dedi”, “Dedim işte valla Sayın CUMHURBAŞKANIM sizin oraya gelmeniz bizim için parayla pulla ölçüle yemeyecek bi güç verir dedim yani”, “gelirken dedim çocuklar dedim çalışan arkadaşlar yolumu kesti hani gelicek mi sayın CUMHURBAŞKANIMIZ diye inanın sordular ben de size iletiyorum dedim çok önemli bizim için dedim çok ısrar ediyorum dedim çok yürekten dedim”, “Bi şey yaptı yanındaki kadın çıkarken işte Birgün hanım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Dedim ya bi zaman ayırsanız o Ahmet dedim BAŞKAN ama dedim şey BAŞKANI tanıyosunuz dedim işi derleyen toparlayan delikanlı falan”, “Eyvallah Ahmetcim estağfirullah yani sizin yarattığınız ağırlık yani bu hakkaten hani kanalın ağırlığı yoksa hani zaten ben dedi”, “Laf aramızda bi İstanbul’ dan Sezcan abi falan bi kurum için devreye girdi” dediği, Ahmet’ in “Giderken özellikle kucakladı geldi sarıldı böyle öptü kucakladı dedi her şey dedi sizden yana olsun dedi yani sırf size güç vermek için dedi zaten kim kaldı falan diye böyle çok sıcak geçti yani inanılmaz güzeldi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tansel Hanım şey abi şey hani başka bir ilişkileri var tabi zaten sen çok güzel ifade ettin yani” dediği, Ahmet’ in “Evet, evet”dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ama ben bizim yani hakaret etmeye kadar vardırırım yani abi şey konusunda hani şey normal kendi benim tarzım da değildir ama ben çok ağır konuşurum eğer çağırırsanız bugün konuşun beklide gelmeyebilir dedi bilmiyorum dedi”, “Ama dedi ben söyledim artık dedi beni de kırmayın dedi artık ya dedi Emin ÇÖLAŞAN bu kadar beni kırmayın dedi ” dediği, Ahmet’ in “Bi zaman senle hani hep samimi doğru konuşurum hep şey doğrularını söylerim çok açık söylerim ben BAŞKANA ilk telefonu açtığımda hani bu elense vardır ya”, “İlk yokladım BAŞKANI hani böyle bizim için şu anlamda iyi olur şöyle olur böyle olur dedim ıı dedim hiç gram kıpırdamadı”, “Hani ordan o negatifliği alınca ikinci bi hamle yaptım baktım olucak gibi değil hani çok kibar bi şekilde BAŞKANIMIZDA bi daha düşün sen dedi sonra bi daha aradı arakasından sekiz on defa daha aradılar işte bak hani şöyle olabilir mi böyle BAŞKANDA sağolsun hani hayır dese bu sefer biliyo ben”, “Şey yapıcam ses çıkartıcam onu da gelmiyo çok yumuşak bi şekilde böyle hani ya çıkarmıyalım gibisinden böyle sürekli üst üste ayrınca baktım olucak gibi değil” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bende hem fikirim bence de çıkarmayalım ama yani Emin Ç. laf aramızda bi süre sonra yollar ayrılabilir yani hissediyorum ben”, “Ama bunun esiri ve böyle şey olan ne bileyim onu mağdur durumda bırakıcak bi şekilde yapmıyalım bana sorarsan” dediği, Ahmet’ in “Bunu nasıl izah edicez BAŞKANA hani ben inan abi kaç defa söyledim hani anlatmaya çalıştım BAŞKANA ama şey oldu sen en azından birazcık böyle bi yumuşatırsan o ara bi ben şey yaparsam da ben çünkü söyledim dedim böyle böyle hani çıksın dedim şey yaptım ilik telefon açışımda benim oydu baktım hiç kımıldamıyo BAŞKANIN şeyi onunla nasıl yapıcaz valla bende bilemiyorum abi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şimdi cep telefonu açıkmıdır BAŞKANIN bi arıyım ben o zaman şimdi” dediği, Ahmet’ in “Bi, bi ara abi ben şey beklim. Abi ben mutlaka arıyacaktır BAŞKANIMIZ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bi arıyım abi” dediği, Ahmet’ in “Bende” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Gelmeme olasılığı da var Tuncay’ın çok negatif olucağını söylediğim için”, “Yinede bi yüzsüzlük edebilir ederse de ben hani sana arkadaşca söylüyorum”, “Bizden karlı yollamayız onu bak” dediği, Ahmet’ in “Evet”dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bak onuda bende taraftar değilim ben yeminle söylüyorum benede istemiyorum” dediği, Ahmet’ in “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ama Emin Ç. bu nedenle bi gerilim olurda ayrılırsa” dediği, Ahmet’ in “Hı, hı”dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hiç umrumda şey de değil bize zarar da vermez ama mağdur durumda sanki fatura bizden taraftaymış gibi de arzu etmiyorum bana sorkarsan” dediği, Ahmet’ in “Doğru”dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ben konuşim bi BAŞKANLA” dediği,

Tape No:5024, 16.05.2008 tarihinde saat:20.13 de Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Saygılar Başkanım Mustafa BALBAY”, “Nassınız” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Efendim”, “Ha saygı bizden sayın BALBAY”, “Hamdolsun çok şükür siz nassınız iyimisiniz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Sağ olun sağ olun dün ART haberlerde de izledim o şeyi Erdemir’ i e gayet yani güzel bi şey onu biz ayrıca istedicem Başkanım” dediği,  Mustafa ÖZBEK’ in “Hı Genel Müdürümüze bi söyliyelim bi size şey göndersin o”, “Kaset var şey var falan o bilgiler var”, “Kitapçıklar var falan istetelim de göndertelim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Göndersin” “Göndersin” “Tamam barette yakışmış size Başkanım yani Başkanım Ahmet aramıştır belki sizi o adaşıyla birlikte bi görüşme yaptılar A.N.S.’ le”, “Bu gün öğleyin konuştular yani planlı İstanbul’ da birkaç iş varmış daha doğrusu bi program varmış onu o Haziran’daymış onu biraz erkene çekmeye çalışacaklar yani Ahmet belki aramıştır da sizi şey yaptılar CUMHURBAŞKANIYLA görüştüler yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “He” “Tamam çok iyi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Başkanım uygun durumda mısınız şu anda”  dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “He uygunum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “He şey ben Emin Ç.’ la dün akşam oturdum hani böyle eşi Tansel Hanım falan şey ee şimdi benim gördüğüm Başkanım orta vadede yani yarın mı olur öbür gün mü olur hani birkaç dönem sonra mı olur Emin Ç.’ la bizim yollar ayrılacak öyle görünüyo”, “Ee dün belli bi densizlik vesaire tamam ben diyo Tuncay’ a söz verdim vesaire dedim ki Emin Abi ben diyelim ki geldi açık söylim o zaman dedim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet”, “Kimin adına söz veriyosun yani”, “Hı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani işte şey yani açık söylim dedim hakaret ederim dedim yani kendi klasik tarzımın dışına çıkarım dedim”, “Yani sen bir ULUSAL heyecanı yüceltip yükseltip heyecanı arttırıp sonra onu söndürüp toprağa gömmek üzere görevli misin diye sorarım dedim”, “Ya o kadar da demessin derim abi dedim yani şey böyle başlayıp bi dizi dedim yani Fetullah GÜLEN’ e bi televizyon satmak dedim yani bi defa dedim hiçbir şey bunu anlatamaz uzun uzun konsuştum yani gece on bir on bir buçuğa kadar bu gün dedi ki belki de Tuncay gelmiyecek dedi ama gelirse beni kırmayın dedi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yok onu” M.Ali BALBAY’ ın “Beni kırmayın dedi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ya adaşım bir konuşuyor Samanyolu’nda görüştüğümüz gün akşam Samanyolu’ nda izledim adam kudurmuş afedersin kudurmuş köpek gibi ya”, “Olamaz böyle bi şey boyna teşekkür ediyo şey”, “Sattığı adam aldığı için teşekkür ediyo yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet evet” “Evet”, “Şimdi durum bu Başkanım diyebiliriz o zaman bitebilirde Emin Ç. bende bunu mesele yaparım hesabı diyebilir yani burda öyle mağdur duruma düşmesin artı bizde bi şeyi yasaklayan taraf olmıyalım diye öneriyorum ben” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ha şimdi Tuncay konuşturamayız biz”, “Tuncay konuşur çünkü niye Tuncay Tuncay’ dan her türlü provokasyon beklenir” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani onu” “Beklenir her şey ben aynen bunu dedim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Onun için bu adamı biz çıkaramayız televizyona hani Emin Bey bunu anlaması lazım anlamıyorsa”, “Anlaması lazım parasal bi ilişkisi var ben sana söyleyeyim bak”  dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bence de”, “E olabilir Başkanım her şey beklenir” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Parasal ilişkisi vardır yoksa Emin Ç. bundan ne ilgisi var yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bende onu tahmin ediyorum yani bi defa hiç kimseyi almadık ya bu program dolu dedik iki kişi dedik yani şey ben” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Tabi Tuncay’ ın özelliği ne bize küfreder bir çok kişi şuna bak derler yav yani ART’ ye bak elin sahtekarını almış burda aklamaya çalışıyor demi bunu söylüyecekler yani” “O zaman biz ne şey yapalım sen onu kesinlikle şey yap Emin Ç.’ ı hani bu olmaz de” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Diyeceklerdir”, “Öyle o zaman öyle diyim ben tekrar ediyorum Başkanım bende taraftar değilim biz zaten hani bu konuda öteden beri görüşüyoruz” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Tamam başka bi şey varsa kendi bilir yani o da kendi yolunu kendi çizer yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet, evet ben o zaman isterseniz direk siz konuşun yapmayın bunu deyin isterseniz ben konuşabilirim yani nasıl” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Sen usulünce söyle yani”, “Şöyle çıkar ART’ yi kapattıracak iki hareket yapabilir o”, “Çünkü bu kadar gözü dönmüş kararmış görüyorum ben onu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Doğru söylüyosunuz Başkanım o zaman ben bi ben bugün akşam uygun olursam akşam gene bi arıyım sizi şimdi konuşim kendisiyle” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Kime” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ben Emin Ç.’ la konuşim diyorum gece sizi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Beni ara hangi saatte ararsan ara ben müsaitim”, “Müsaitim”, “Ama de yani bu de böyle böyle olursa hani günahını almayım da para ilişkisi var sayın BALBAY” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam Başkanım”, “Tamam Başkanım”, “Başka bi şey için bu kadar yapamaz ben” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yani Ama Tuncay şimdi ben inanmıyorum bu Samanyolu’nda gördüm adam bi kere aklı başında değil onun” “Bilmem neyiz falan yani adam bütün dillere düşmüş ART’ nin görevi milli bir yayın organının biz milli bir yayın organıyız bana yani hiç şeysiz söylüyorum yüz milyar verseler yüz milyar dolar ART’ nin ben telini satmam o yüz milyara” “Biz dava adamıyız Türkiye sevdalısıyız öyle lafla değil” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi ki Başkanım ben Emin ÇÖLAŞAN’ a”, “Tabi ki Başkanım yani hiç” Mustafa ÖZBEK’ in “Lafla değil öyle bizim aldığımız riski Tuncay alabiliyo mu alır mı yada bizim anlattığımızı yapabilyomu aldı mı hiç” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yada aldığın riski hiç alıyosun zorda beraber” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Şimdi bunca zamandır program yapıyoruz sizinle sayın adaşım hani bizim yaptığımız konuşmanın yüzde birini Tuncay yapabilir mi Tayyip ERDOĞAN’ a karşı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “A.N.S. söylemiş ayın gündemini dikkatle izliyorum demiş Ahmet’e” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ondan sonra kalkmış yirmi beş milyona sattım orda da sahtekarlık yapıyor otuz sekiz milyar dolardan fazlaya satmış vergiden kaçırmak için yimbeş diyo yok onu şuraya gidiyo aman bi bağırıyor aman bi bağırıyor” dediği, “Çıkar ART’ yi kapattıracak hareket yapar abi ondan sonra ne Emin Ç.”, “Ha kurtarmaz bizi ha Emin Ç. kötü olur o zaman”, “Ha şimdi kırılır mırılır ama bi noktada düzelir gene dostluğumuz devam eder ama öbür türlü olursa bizi mahveder yani”, “Bizi mahveder hani Emin Ç. kalkamaz onun altından” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ayıkla pirincin taşını artık”, “Doğru, doğru Başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hani biraz mantıklı davransın yani ben filana söz verdim falan yani o olamaz böyle bi şey ya olur mu öyle şey hani insan derki değil mi bunun normali hani ben bile bak şu durumda yemin olsun bi şey oldu mu Ahmet’ e diyorum ki Ahmet böyle böyle bi şey var değerlendir yavrum diyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Doğru, doğru doğru söylüyosun” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ha Şimdi Ahmet’in durumunu benimle biliyosun yani şu işi yap desem hayır yapmıyacak mı inan ben böyle yap desem yapmıyacak mı hayır Emin Ç. bilmem ne oğlum bunu emri vaki falan değil ki bura bi müessese bir kurum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı, hı doğru doğru Başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Canımı dahi veririm ip salma varsa en dibine kadar ip salarım”, “Ama Tuncay Tuncay’ ı ne çıkarıyım yani bugün Türkiye tarafından nefretle karşılanan bi insan”, “Onu aklamakta bize düşmez ki” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Kesin düşmez ben zaten ola ki hani siz olabilir dediniz ben hakaret ediceğimi söyledim Başkanım zaten ben ART’de radyoda da eleştirdim kulağına gitmiş Balbay beni”, “Balbay beni üzdü demiş hatta” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Daha ne diyo yani sen onun şey arkadaşısın sana” “Ha” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Balbay beni üzdü demiş Tuncay Emin Ç.’a ama beni arayamıyo” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Arayamaz ben niye aramıyo” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hiç arasa cevabını veririm” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Değil mi yani o bakımdan Emin Ç. ee orda hata yapıyor he devam ederse kendi bilir” dediği,

Tape No:5025, 16.05.2008 tarihinde saat:20.24 de Emin Ç. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Emin Abi selam BALBAY ben”, “Nassınız” dediği, Emin Ç.’ nin “Eyvallah Mustafacım”, “İyiyim canım sen nassın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İyidir e abi Mustafa ÖZBEK aradı”, “Ya yapmayın diyo şimdi bu kanalı kaptırtır bu diyor ben öteki kanallarda konuşmalarını izledim diyor köpek diyo bağırıyor çağırıyor hakkımızda iki tane de dava var bizim diyo Turgay’la Bahadır nedeniyle diyo lütfen rica ediyorum ne olur çokta şey yapmayın beni de kırmayın dedi bunu kapatın hiç zemin olmayalım biz bu işe  dedi ya” dediği, Emin Ç.’ nin “Hı,hı” “Ya kardeşim şimdi bu iş değil ki yani bu laf değil ki yani bu Mustafa ya yani onun lafı için söylüyorum sana” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hani bizi de kapattırır diyo bu hani zaten biz de topun ağzındayız her türlü riski alıyorum diyo AKP’ ye karşı en büyük benim Cuma konuşmalarını da izliyodur belki hani Emin Bey diyo hani aylık diyo her türlü muhalefeti yapıyorum zaten ben bu Tuncayı zaten tutmuyorum diyor söyledim ya aralarında bi sürü şey olmuş ben onun aklayıcısı olmak istemiyorum yapmayın dedi inan yarım saat konuştum abi ya şey de söyledim açıkcası hani ben hani Emin Abide sorcak zaten Gülen vesaire bende zaten ağır sorucamı söyledim zaten yani aklamada olmıyacak dedim inan ki ne olur uzatmayın sayın BALBAY dedi”, “Abi işte bu mitingler döneminde ben biraz biliyorum hatta ben anlatmıştım ben size anımsar mısınız hani canlı vermeyecekler di  hani ben verin dedim BAŞKAN bu başka bi şey dedim hatırlar mısınız abi geçen yıl” dediği, Emin Ç.’ nin “İyi tamam abicim o zaman ben söylerim Tuncay’ a istemiyorlar yani onu mu söylim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Öyle yapalım abi ya ben bu kadar blok durucağını da tahmin etmedim yani böyle aradı yani bizi de kaptırtır dedi riskse dedi ben inan dedi alasını alıyorum dedi” dediği, Emin Ç.’ nin “Onları niye kapattırsın kardeşim bi şey ki biz çocuğu daha önceden uyarıcaz yani”, “Ve son derece çirkin bi olay tavır sergilediler şimdi yani”, “İyi tamam kardeşim arıcaz o zaman”, “O zaman söylicem istemediler seni  Tuncay  dicem” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi” “Öyle yapalım abi” dediği


Tape No:5026, 21.05.2008 tarihinde saat:18.41 de İlhan SELÇUK ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Merhaba İlhan Abi nalsısınız” dediği, İlhan SELÇUK’ un “BALBAY”, “İyiyim canım sen nasılsın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İyiyim iyidir İlhan Abi ben aradığınızda cep telefonunu kapatmıştım Mustafa E.’ nin mezarı başındaydık” “…Harika İlhan abi çok güzel haber”, “Çok iyi abi çok iyi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “İyileşmiş dediler falan yalnız dediler işte daha ameliyat izleri bile kapanmadı yani yazıda yazabilirsin bilmem nede yapabilirsin”, “Falan filan şimdi BALBAY yalnız tabi şu anda oteldeyiz falan daha ev bitmedi” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “Tamam abi bir haftaya razıyız abi yani” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Çünki gazetede üstünlüğünü ispat etti artık seksen beşlerde dolaşıyo muşsunuz”, “Hı bakarsınız başka şeylerde olabilir yav İlhan SELÇUK artık sana ihtiyacımız kalmadı”, “Sen söylemezsin ama o Cüneyt keratası söyler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yok oda demez abi demez abi çok duygulandığı anlar oldu abi Cüneyt Abinin yani elli yıllık dost yani” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Şimdi Balbay ben İbrahim’le de konuştum”, “Şimdi şöyle bi durum var Balbay Tuncay bana geldi Tuncay ÖZKAN bu gün”, “Ve konuştuk ettik ve şudur budur falan filan BALBAY şöyle yapalım isterseniz yani sizde şey yapıyosanız  şimdi zaman zaman bazı ayak sürsmeleri şunlar bunlar olur”, “İnsanlar hatalar yapabilirler”, “Ben dedim büyük hata yaptı bi kere vitesi ayarlayamadı yani kendi Devrim Mücadelesiyle alıp götüreceğini sandı”, “Ama Devrim Mücadelesi öyle tek başına gaza basmakla olmaz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Olmaz abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Evet bunu kendisine anlattım dedim ki yok yani burada sağına soluna bakmak zorundasın falan efendim bir noktada falan falan şimdi biliyosun bizim Cüneyt bunu sevmez gırtlaklamak ister” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi o ister o ayrı tabi yalnız abi Fetullah’a gazete televizyon satması biz bu adam hani Fetullah GÜLEN yani olur şey değil abi ya yani elindeki hiç bi bilgi doğru değil”, “Yani onlar tabi şimdi bu televizyonda da belki Tuncay anlatmıştır size abi size enine boyuna anlatmıştır abi”, “Çok yorarak sizi şey yapmıyım ama çok dürüstçe söylüyorum abi efendiliğimi bozmadan dedim bu olmadı” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Senin bu fikrine katılıyorum o ayrı konu”, “Yani eleştirini yaparsın bende yaparım”, “O ayrı konu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şöyle abi Tuncay’ ın ekibi küfrederek saldırıyo bana ama hiç önemli değil tabi sadece” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Vay p… vay” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi bu adama şey mesela kınıyoruz sen kim sin sen böyle abuk subuk yani böyle şey tipi sezdim bi an İlhan abi o Ali HAYDAR V.’ nu ben eleştirmiştim ben bu olmadı yani sen Alevileri sen nasıl mezhep partisi yaparsın o da gazeteyi basmıştı ya abi öyle değil ama”, “Ona benzer bi saldırı var şu anda İlhan Abi ama yani” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Onlara sana saldırmaları kendi iplerini çekmeleri demek canım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “E bi anlamda yani şimdi ben onu tutupta bi defa gazeteyi kesinlikle böyle bi şeye alet etmem olmaz o kadar küçülmedim bile ama abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Vay p… vay şimdi burada Balbay biz Cumhuriyet olarak ne yapıcağımızı düşünelim bu herifler bunu şimdi bunun eteklerinde bir sürü insanlar var abur cubur”, “Buna karşı olanlar var zaten bizi hiçbir zaman biliyosun hareketin içine girmedik”, “Girmedik çünkü neden yani alacaksın senin dediğin gibi Türkiye’ yi efendim böyle götüreceksin falan bunlar hayal yani bu kitle, kitlenin bir Devrimci Hareket de ağırlık noktaları var”, “Yani o ağırlık noktalarına en iyi hesap eden Cumhuriyet”, “Yani öyle ondan kopuk olarak efendim HALK PARTİSİNDEN kopuk olarak tek başına Tuncay efendim alıp bi yere götüremez bu olayı onu anlamış durumda kendisine anlattım dedim ki sen yani şimdi öz eleştiri yapman gerekiyo abi dedi ne dersen yaparız ederiz falan filan şimdi olay bir efendim bi olay olmuş Fetullah zaten her şeyi alıyo”, “Bunları almış falan filan peki burda da bide şunu kabul etmek lazım bu çocuk da kendini kurtarmak zorundaydı”, “Ya anlattı bütün o Turgay’ la Murgay’ la Aydın D.’ la falan Deniz B.’ la olan ilişkilerini fakat bu ilişkilerde optima noktalarına efendim kavrayamıyo anlatabildim mi”, “Yani orada hataları var şimdi tabi sakalı önüne düştü ve kendine geliyo galiba şimdi ne oluyo elinde ne kaldı işte diyo ki alt yapı malt yapı işte teknik bilmem ne işte şu kadar milyon dolar işte kanal bilmem ne şu dur budur falan filan bu elindeki bütün imkanlarla yeniden bir mücadeleye girmek ve aklanmak istiyo şimdi o zaman biz ne yapıcaz onu düşünelim anlatabildim mi”, “Şimdi efendim bize satmak istediği daha doğrusu vermek istediği EURO TÜRK bilmem ne falan ben tabi dökümü iyi bilmiyorum ama bu Devrimci Mücadelesine devam etmek isteyen bi adam hata etti etrafında da bunu o hataya sürükleyenler var tabi böyle bu efendim afedersin böyle ortaya çıkıpta bağırıp çağırmakla olicek iş değil bir ortak starteji falan tutturmak gerekiyo ilginç şeylerde anlattı BAYKAL’ la olan konuşmalarından falan”, “Yani bunları bir gün bir araya gelip konuşsak iyi olur” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Konuşalım abi bizde kendi aramızda hani o gün yemek yediğimiz bi masa var ya abi YÜCEL Y.’le şeyler falan”, “E orda sizin temin ederim abi aynı anda bi konuyu üç kişiye farklı anlatmış Tuncay”, “Bir dedi YÜCEL Y. bana böyle demedi diyor BİRKAN E. ya bana tam tersini söyledi diyo EMİN Ç da bana başka türlü bi şey demişti diyo yani tabi bütün onlar kendi bilceği iş ama ben çok şey diyorum İlhan Abi tabi ki biz o devam edicek ama başka” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Sen ben”, “Benim tavsiyem sana olaya yukardan bak”, “Şimdi yani bunu bi saldırıyolar maldırıyolar diye böyle bi takım adamlar falan filan sen duygusal davranacak bi insan değilsin” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Kesinlikle davranmam abi sadece bilgi olarak söyledim mesela üç gündür saldırıyolar yani mesela iki cümle bi şey yazarsın cevabını verirsin ama hiç bi şekilde alet etmek istemiyorum yakışmaz abi yanmi ama”, “Çok şey çok tatsız böyle cümlelerle ben onu tıpkı şeye çok yakın abi Ali Haydar V.’na aynı bu adama haddini bildirin böyle bi hareket yükseliyo ne demek buna yanlış demek böyle o tür şeyler abi yarı lümpen bi havada abi İlhan Abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “O o havada değil yani bana gelipte falan işte biraz şey arzetmesi efendim şimdi burada bizim sana saldırırlar bana saldırılar tamam boş geç eee sen onlara bi alaylı kalaylı bi yazı yazarsın”, “Evet becerili alaylı kalaylı yani bu zamanda evet ben galiba bütün bunlara müsebbibi Mustafa BALBAY” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı uygun bi dille abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Falan filan şimdi yalnız kendi içimizde bizden kendi içimizden ne yapıcağımızı da bir oturup konuşmak lazım”, “Madem ki geldi ben de ona dedim git sen iyi yapmadın çünkü bir ortak stratejiyle hareket edebilirse Devrimci Güçler ancak bi noktaya gelebilir yani burada duygusallığımızı duygusallığın alemi yoktur elbette BALBAY’ cım sen haklısın yani o ayrı konu da ee şimdi elinde böyle bir malzeme varsa mücadele için”, “Onu bi değerlendiririz o zaman onun eteklerinde zaten bunu bu noktaya sürükleyen heyecanlı kişiler her şeyi yapabilirler bana da saldırırlar sana da saldırırlar”, “Onlar önemli değil biz onların çok daha üstünde bi yerden bakıyoruz her şeye eee şimdi şöyle düşünelim istersen bir noktada mesela Cüneyt’te çıktı DEMİREL’ le kavgalı değil mi”, “E şimdi Emin Ç. doğru mu hareket etti yani bak şimdi Doğan nerde” “Bunlar birbirine benzeyen acemilikler bizde Cumhuriyet olarak bu şeylerin içine girseydik bu gün bu başarıyı kazanamazdık”, “Birileri yukardaki her şeyi gören bi kurmay gibi hareket yönetmenin daha doğru olacağını sanıyorum bir gün gelir sen konuşuruz sen şimdi bu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi” “Tamam abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Saldırmakla bir şey olmaz ki yani Türkiye elden gidiyo efendim nerde ben nerde” “Mustafa BALBAY’a saldırıp ta ne elde edeceksin kendini küçültürsün”, “Bu kadar basit yani şimdi bizim şeyde de bi sarsıntı var tabi Emre KONGAR’ da da bi sarsıntı var” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi evet ama tabi MEHMET B.la her şeye rağmen iyi de CENGİZ Ç. abi aş… biri İlhan Abi zordu abi daha başında herkes şey de ona abi keşke başlamasaydı falan demişlerdi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Mümkün olduğu kadar çünki adam şey yahu hani nerdeyse ajan yani şimdi”, “Hani şöyle baktığın zaman ve Emre K. konuşurken bi suratına bakıyosun bu melun bi adam diyosun” “Yani çok büyük hata etti ama şimdi hatasını anladı toparlamaya çalışıyo efendim şimdi orada bilemiyorum yani bunu bu bir televizyon hırsımıdır  yoksa efendim nedir bu neden böyle bi şeyde ısrar ediyo onu  anlamış değilim fakat yeni bi şey yapıcak galiba yani bence çok iyi etmiyecek” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Abi şimdi Tuncay benim gördüğüm İlhan Abi çok güzel bi heyecanı aldı yükseltti toparladı çok güzel bi şekilde heyecanı arttırdı abi duvara tosladı” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Tuncay’ dan bahsediyosun” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi ben Tuncay için diyorum” dediği, İlhan SELÇUK’ un “E çünki Tuncay’ ın stratejisi yanlıştı” “Evet bu kadar basit” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet bundan sonra yine benzer bi şey girecek ben onu hissediyorum abi bence tabi  biz aleyhinde olmayalım bi şekil ama onunla ilgili bi şeye girmek bilmiyorum abi zaten baştanda bi korkum vardı benim bi şüphem vardı hani ilk konuştuğumuz günlerde de hani bi şüphem vardı Tuncay’ dan böyle şimdi seksenlerin ortasında Özal hayranı seksenlerin sonunda İnönü hayranı doksanların ortasında Mesut YILMAZ hayranı iki binlerde kendine hayran” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Hı şimdi eğer kendine hayransa bi ortak stratejiye girmez o zamanlar biz efendim yani bırakırız onu ikinci bi kez duvara toslar”, “Ama bu şeyi de yani bu olayı da büyütmeyelim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Kesinlikle abi yani yani bi karşınızdakilere hani Ulusalcılar birbirine girdi dedirtecek hiç bi şey yapmıyacaz abi”, “Ben de İlhan Abi eğer şey yaparsanız çok saldırınca ben o gün söylediklerimi de bi deşifre ettirdim döktürdüm doküman haline getirdim yani hani belki dursun bende diye bi yollim mi abi size bi bakın hani bende” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Tabi yolla ya biz burda yani efendim böyle otelde oturuyoruz diye dünyadan haberimiz olmıyacak mı elbet yolla” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam yollıyım abi bi bakın yani hiç dediğim gibi efendililiğimi bozmadım hiç bi şekilde saldırgan olmadım ama bu okladı dedim yani” “Sen orayı kale ilan et Ulusalcının kalesidir sonra tut kaleyi Fetullah’ a ver niye zor durumda kaldım e dedim oldu hani bu anlatılabilir bi şey değil dedim” dediği, İlhan SELÇUK’ un “İyi dedin ama biliyosun borçlandığı zaman kuşatıldığı zaman insanlar önce kendini kurtarmaya bakar”, “Şimdi e zaten Fetullah’ a vermese başkaları boğacaktı onu şimdi burada bak mesela hala Ahmet Ç. İbrahim’e telefon ediyo iş yapalım diye yani olay öyle bir hin oğlu hin öyle bir yani şey ki bu herifler bunlarla başa çıkmak çok zor”, “Biz onlardan daha hin oğlu hiniz onun için başa çıkıyoruz arkadaş” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bi anlamda ev sahibi biziz” dediği, İlhan SELÇUK’ un “O bakımdan sen onları bana yolla” “Bunlar bu işleri yukardan bakalım Ulusalcılar birbirlerine giriyo diye karşı tarafın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İlhan Ağabeycim”, “Hiç haber yaptırmayız abi”  dediği, İlhan SELÇUK’ un “Yaptırmayız canım onu yani frene basalım orda”, “Şey şimdi burada buradan ders aldın mı Tuncay ÖZKAN madde bir”, “Efendim madde iki ne yapmak istiyo”, “Eğer yapmak istediğini efendim iyi anlatırsa bir ortak stratejinin içine girebilirse efendim o zaman eee Cumhuriyet olarak düşünürüz tekrar ama gene uçucaksa yapıcağımız bi şey yok tabi” “Hı durum budur arz ederim arıtık” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Estağfirilllah abi o yüzden abi sesiniz gayet iyi inanın çok mutluyuz yani böyle ne zaman yüz yüze abi artık önümüzdeki hafta falan uygun olur mu” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Tamam” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Olur mu abi yani” dediği,


Tape No:5027, 22.05.2008 tarihinde saat:18.47 de Emin Ç. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Efendim” “Ha merhaba Emin abi” dediği, Emin Ç.’ nin “Mustafacım”, “Ne haber var mı bi haber” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yarın Cuma ya abi yarın abi” dediği, Emin Ç.’ nin “E hadi inşallah her şey düzgün gitsin inşallah” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İnşallah abi” dediği, Emin Ç.’ nin “Hurşit PAŞAYLA rastlaştık”, “Dedim ki Paşam bu Tuncay e şey yapıyo mesajlar falan atıyo iştae Mustafa BALBAY’ a dersini vericem SKY TÜRK’ te falan diye dedim bu herifi sizde söyleyin yani böyle bi şey yapmaya kalkışmasın başkalarının ekmeğine yağ sürmesin falan tamam dedi ben şey yapıyım”, “Şey yapıcam dedi ondan sonra demin aradı beni”, “Tamam dedi Emin Bey dedi ben dedi konuştum hiçbir şekilde dedi öyle bi şey geçmeyecek kendisinden kesin güvence aldım dedi tamam dedim”, “Yani iletiyorum bilgin olsun yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı tamam Emin Abi”, “Tamam abi konuştuğumuz gibi zaten devam etsin abi bakarsın güzel yapar devam etsin abi hani zaten şey yapar” dediği, Emin Ç.’ nin “Hani gereksiz bi olay saçma sapan birader” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi abi ya tabi” dediği, Emin Ç.’ nin “Yani Hurşit PAŞA beni aradı tamam dedi aradım kendisiyle konuştum”, “Kesinlikle dedi öyle bi şey olmıyacak dedi bilginiz olsun dedi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam abi” dediği, Emin Ç.’ nin “Dedim yani bi Mustafa’ ya da bilgi veriyim onun haberi yokta daha söylemedim” dediği,
Tape No:5028, 22.05.2008 tarihinde saat:20.53 de İbrahim Y. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “İyidir Selam iyidir İbrahim önce dün başkanla biraz uzun sürdü” dediği, İbrahim Y.’ nin “İyi işleri hallettiysen iyidir” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ha büyük ölçüde hallettik ııı.... tabi şöle onun gündemi yeniden aday olmak. Bizim gündemimiz her şeyi rayına koymak”, “Abi işte o şu diyo İlhan abi gelirse diyo madem istediğiniz onu ziyaret etti oda Denizliyi ziyaret edicek”, “…var o hava dedim işte ben orda olsam mı olmasam mı dedim biz konuşuruz nasıl istersiniz felan biraz öyle uzun sürdü İbrahim şimdi İbrahim sen uygun durumda mısın”, “bir kaç şey oldu  da bu ııı....önce bu tuncay vaziyeti genel haberin olmuştur İlhan abiye gelmiş Tuncay”, “Ha şimdi eğer ben bakıtım ki sağda solda böyle böyle konuşuluyo bende ııı....o şeyi bantı istettim deşifre ettirdim bizim çocuklara istiyosan sende dursun yani ben çok hazırlanarak enine boyuna gittim abi çünkü hani senle konuştuk ya bu ilerde Cumhuriyetin gelir İlhan abi alsan beş milyon dolar ne istersen aynı gün çıyo işte”, “Hıhı şimdi İbrahim ben çok usturuplu abi zaten internet sitelerinde dolaşan biraz zor yani işte dedim memleketi kurtaracam diyosun kanalını kurtaramamışsın memleketi nası kurtaracaksın “ulusalcılığın kalesiyim” diyosun biz bile dedim “kalesiyiz” demiyoruz cumhuriyet olarak 85 yıllık mazimiz var sen kalesiyim diyosan niye kurtaramadın yani bi sürrü ben abi hiç efendiliğimi bozmadan enine boyuna söyledim İbrahimim. Ortadan da demek olmayacak dedim oğlum BALBAY söyleyeceksen söyle söylemeyceksen söyleme.  Hatta Emin Ç.la hafif tatlı-sert ters düştük. Ama hiç öyle birbirimize ters düşüyomuş gibi olmadan, ama Fettullaha bu kanalı teslim ettinse bu işin hayrı olmazı olmazda birleştik yani” dediği, İbrahim Y.’ nin “Baştan beri söylüyorum bulaşmayın diyoruz ağabeycim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Dimi abi çünki abi ben zaten hepimizin o ortak kuşkusu son olup bitenler zaten bütünleşti şimdi daha da böyle hani bizi de içine bulaştıraca bişey istiyo  bu adam” ,“Tamam abi iyi ııı.. o şöyle İlhan abi aradı ben dün akşam sen sonra başkanın yanına gidince konuşa dedi ki bu çocuk dedi yaptığına pişman ve yeniden bi doğmak kendini kanıtlamak istiyo dedi. Ben dedim ki kanıtlasın dedim yani ona engel yok ama dedim bana sorarsınız bize bulaşmasın dedim”, “Orda durdu ama dedim, bu çocuğu böle seni dedi ııı....eğer bize geliyosa bakmak lazım dedim. Çok her şeyi anlattı bana dedim” dediği, İbrahim Y.’ nin “……..yazmak istiyo böylece imaj tazeleyecek” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi her şeyi anlat bana dedim bende dedim ki ….(anlaşılmıyon) yani üç akşam önce şimdi ııı....senin vaktin var demi İbrahim enine boyuna anlatıyım sana dünde şey olmadı bugünde gündüz sen uygun olmadın abi Yücel Y. TRT eski Genel Müdürü” “Erdal Ş. 28 Şubatın ııı....
şeyi Hukuk Müşaviri Genel Kurmay Tüm General; Birkan E., Tansel Ç., Emin Ç. böyle yemekteydik.  Bi konu oldu İbrahim abi bu konuya dedi ki Birkan E. “Tuncay bana şöyle anlattı” dedi Yücel Y. de dedi ki bana tam tersini anlattı Erdal ŞE. dedi ki bana öyle değil böyle anlattı dedi” dediği, İbrahim Y.’ nin “Yalancının teki ya” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Aynı anda ben de İlhan abiye dedim ki “aynen böyle oldu” dedim İlhan abiye de söyledim.  “Ya böyleyse ayırırız yolumuzu çek git kardeşim dedi” dedim.  Peki abi dedim. Bu dedi, bize gelmiş dedim -bu şeylerini hep söylüyor mesela sen bir şey diyosun, “sen haklısın diyor”, ondan sonra kendi dediğini söylüyo- o noktaya geldi yine. Ama dedim, bana sorarsınız dedim, bu yani “kendini kanıtlasın etsin, ama dedim, bize bulaşmasın” dedim. Dedi, “tamamen işte bu satışta matışta senin dediklerine katılıyorum” dedi. senden ricam, duygusal bakma dedi. “bakmıyorum” dedim, ben sadece zaten madem böyle dedim çünkü bizim bir iki yerde ters dolaşınca deşifre ettirmiştim.  Bende istersen söyleyim göndereyim size dedim. Gönder dedi ulan biz burda dedi ııı.. oteldeysek dedi, yan gelip yatmıyoruz okuruz bunları dedi. Peki abi dedim yollarız dedim. Daha yollamadım hani beraber bi konuşalım da ortak bir aklımız ortak bir şey varsa yolluyum dedim. Sende zaten “olmaz” diyosun değil mi abi bunla yani?” “Tamam abi. Her dediğine ben efendiliğimi bozmadan “olmaz”  dedim İbrahim. Ondan sonra dedi ki, “Bi gelin buralara da konuşalım o zaman” dedi. Peki, abi dedim oda önemli değil ne zaman olur olmaz biraz öyle dedi. ııı.... “Haklısın dedi, bu dedi tökezledi” dedi. Zaten Cumhuriyeti dedi büyük yapan dedi, bu tür durumlarda ortak akılla hareket etmesidir dedi. Evet, abi dedim. Şimdi ben şey dedim söyledim şimdi “biz kaç kişiyiz deyince bir milyon, para alınırken bir kişi” dedim”, “Sizin haberiniz var mıydı abi dedim. Yok dedi. Velhasıl bana sorarsan gayet iyi oldu yani” dediği, İbrahim Y.’ nin “Evet inişe geçti, oynuycak şimdi”, “O çocuğa sahip çıkalım bilmem ne çıkalım, genç duygusal bana anlattıkları genç, duygusal davranıyo falan filan genci mi kalmış çocuk muyuz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi ya”, “peki ağabey ben hanı hakkaten ortak yani bunu bişey yapılacak herkes inanıyorsa yaparız asbi ama abi herif Fettulah satmışya yani” dediği, İbrahim Y.’ nin “bulaştırmayacaz öyle buyursun gelsin baba çok istilyorsa biz herkes yolun onunla mı uğraşacaz bu zaten sonra” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “o zaman bizi yollasın o gelsin diyosun demi abi” dediği, İbrahim Y.’ nin “tabi ya çok istiyosa buyursun ….(anlaşılmıyor)ne hali varsa görsün” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yok abi doğru söylüyorsun ağabey yani ama işte Tuncay aklına girmiş abi” dediği, İbrahim Y.’ nin “ne kadar girerse girsin abi bizde girereriz abi yok deriz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tabi abi yani ııı....şimdi ben bilaf ettikm dediki geldi Tuncay dedi iki saat anlattı dedi dedimki abi dedim biz size on Dakka yı dedim yormak babından dedim şey görüyoruz dedim iyi o zaman dedi bunlar kah kah güldü geldi mi dedi biz böyle yapar eder  felan ama ben söylediği hiç bi şeyden hanı bi bakarız abi sonuç olarak eger dedi bu gerçekten …..(anlaşılmıyor )tatmin edici olmazsa  yollarız dedi sence ne önermiş olabilir ibrahım” dediği, İbrahim Y.’ nin “ya bundan sonra da neyden korkacaz  o konuda  önemli olan Cüneyt ağabeyyle senin tavrındır abi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “... bu herif hani senle de konuştuk ya abi cebine koyacak beşmilyon dolar ağabey sana geldim her şeyi yapalım deyip bilmem ne deyip ……..anlaşılmadı) aynen dediğimiz gibi oldu abi sağda solda ne diyomuş biliyormusun ben cumhuriyeti üç milyon dolara alırım diyomuş”, “İbrahim biraz duygusal ha şeyide söyledim ben davranmıyorum söyledim ne değildir dedim Tuncay dedim etrafında …(anlaşılmadı) bi takım kurmuş dedim Mustafa BALBAYI kınayın diye dedim e-mail ve faks geçin ve geçiyolar dedim” dediği, İbrahim Y.’ nin “işte Ermenin adamı niyeti işte bur da bi şey kapmak” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “siktir et o zaman abi Tuncay’ı çıkartıyosan da zaten  ne biliyim şeyi yapsın demek yani” dediği, İbrahim Y.’ nin “bunu unutma ilerde ama ne zaman olur bilmiyorum Ender genel yayın yönetmeni olsun demezse ben kendimi aşşağıyaatcam”, “İlhan abi Emre K. yazısı cumhuriyete yayınlatmadan sizlere vermiş ?medyatava? yazı yayınlanmadan dün medyatava vermiş medyatavada Koymuş diyoki işte çıkacak yazı paylaştı diye” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Emre K. yazısı mı ibneye bak” dediği, İbrahim Y.’ nin “Yazarların” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Olurmu ya”, “Bana izin verdi sana söyleyim dedimki abi bak küfrediyolar dedimkti hiçbişey demedim dedim burda dedidm eğğ ulusalcılar cumhuriyetçiler birbirene girdi dedirtmememk lazım çok doğru dedi ama küfür devam ederse ne yapacaz dedim sen ona alaylı bi dille cevap veririsin dedi bu ne demek abicim ya”, “şimdi herif Tuncay TMSF…(anlaşılmıyor)ııı....kanal Türke hiç bi şey demedi abi bu şusun busun hiç bişey demedi abi” “Yani oda karanlık çünkü buradaki haber şu İbrahim onbeş milyon dolar Tuncay cebe indirdi diyolar” dediği, İbrahim Y.’ nin “cebe kesin indirmiştir yoksa turgay …..(anlaşılmıyor)” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “onlara vermiyosun  demi abi tutunacak yeri yok hedifin abi ya ulusalcılığı paraya …..(anlaşılmıyor) hala kimi salaklar hala inanıyo ya …(anlaşılmıyor)bizim türk milletine göre yani” “Gelir abi peki senin aldığın ne bu hani sen şunu yapacaz bunu asacaz bunu kesecez havasındamı yoksa nasıl” dediği, İbrahim Y.’ nin “havaya girmiş vaziyette ….(anlaşılmıyor)hiç emreden bana bahsetme hiç adı geçmiyo” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “cüneyt dıyo Demirel de hata yaptı diyo işte emin diyo Aydın D. da hata yaptı işi şeye anlamında hani normale getirmek Emre K. dıyo Cengiz Ç. da hata yaptı diyo dedim ki hah ama dedim K.nın ki en bağriz olanı dedim abi baştan herkes dedim bunu böyle bili…(anlaşılmadı) doğru haklısın dedi oda şimdi bunun taranvasın da felan dedi bu arkadaşlarımızla ugraşacaz  ve tedavi edecez dedi ya burası hastanemi abi tedavi et” dediği, İbrahim Y.’ nin “Evet abi tedavi edemem bizim işimiz o demek” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı şimdi neyse abi onu Emre memre bence bu son olayla birlikte gladyosu düştü bilmiyorum sen ne diyosun” “Ama o şey değil yani Emre tamam abi o zaten bence kendi ipini çekti bence Tuncay da çekti ama baba işte bu şeyi” “Çünkü her kanaldan her şeyi deniyormuş abi” dediği, İbrahim Y.’ nin “Evet dener abi her şeyi yapar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şimdi bize yani Ankaraya karşı Hurşit TOLON’u koydu dedim paşam yani ben etrafında aklı başında kimseyi görmedim dedim hani yanındaysanız aklı başınıza aklı başında değildir. gelen bişey böyle bi yine konuşuruz BALBAY cım peki dedim” dediği, İbrahim Y.’ nin “Televizyonun satıldığı gün buradan telefonla çocuklar aradılar bende aradım telefona çıkmadı ordan biri ile konuşuyorlar telefon açık hoparlörü dinliyoruz ben Oral Ç. Mehmet F. ordakinin dediği laf şu İbrahim Y. kıçına kına yaksın onun yüzünden sattık televizyonu” “Ne dersin abi bunlar kafayı çizmişler ya ben imzalamamışım da şirket zordamışda izin alamamış onun için densize bak bende dedimki ben Fetullah GÜLEN’e niye ortak olayım kardeşim” “Ben onun borcunun altına neye gireyim ki bir bok var sa yesin banane bizim amacımız gazteyi korumak” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hayda” “A bide satarken size sordumu ben zor durumdayım satmak durumundayım dedimi abi” “Hiç ya biz Fethullaha selam bile vermiyoruz ki bilmiyorum onuda söyliyecem Azerbaycandan bir grup Cumhuriyetle görüşmek istiyoruz demiş bilmiyorum bir sakıncası olmaz her halde” “Organizasyonu Fethullah yapmış ama Azerbaycan Üneiversitesinden bir grup” “Azerbaycandan bir heyet yani Türkçe olimpiyatları için gelmiş onlar aradığında bile ben itina ettim ama ulan Türkçe olimpiyatları gelmeyin demekte ayıp olur biz ona bile şöyle bir tartıyoruz herif televizyon satıyo kahraman olmak istiyo ya” dediği, İbrahim Y.’ nin “Boş ver ya s… et”, “Dur bakalım şimdi bu yarın akşam ne diyecek” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ben dökümüde yollıyacam sana çok iyi hazırlandım çok usturuplu sıçtım ağzına abi o şeyde Pazar günü abi” “Ne diyecekler ona göre bakalım” dediği, İbrahim Y.’ nin “Yener abiyle konuştu fazla bir şey diyeceğini sanmıyorum” “Adın geçerse demen lazım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Eğer mesala cumhuriyette isterse olur onlar istemiyor ki BALBAY  olursa bir şey demek lazım” “hayır bize saldırırsa demek lazım bir şeyler yani peki abim bide eee şimdi bu 5 haziranla ilgili çevre günü ile ilgili varmı bir şey yapıyormusunuz”, “Tamam abi yok yok işimize gelmezse şey yaparız abi böyle değil deriz tamam peki abim onun dışında olaylar iyi görüyosun yargı şey çatışması şimdi burda bir tek şöyle bir tatlı bir sistem var İbrahim yargıtaydan şeyden radyolar ne olur bunun yargı ile yürütme çatışıyomuş gibi yapmıyalımda yürütmenin saldırısına yargı cevap veriyormuş ta savunuyormuş noktasında olmanızı çok arzu ediyoruz diyorlar İbrahimim” “Başlıklar itibariyle çünkü bunların çoğu BİLİYOSUN BİZİM DOSTLAR ŞEYLER YANİ HANİ BU Bİ ÇATIŞMA DİYE DEĞİL DİYOLAR İNANIN BİZ HERKEZ SON KALE GÖRÜYO AMA BU KALEYİ DÜŞÜRÜRLERSE FELAKET OLUR haklılar yani ben hafta sonu hükümete ben bu noktayı gelinen yol diye bir haber yaptırdım istersen hata sonuna bir program yapalım ya ni AKP nin bilmem ne gidişini ve böyle bir çakarız he” “Tamam abi. Ali M.. Ben tanıyorum galiba bunu ya. Şimdi tanımadım. Tamam. Peki abi.” dediği, İbrahim Y.’ nin “Yalnız Serbest Muhasebeciler Odası Başkanı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Öğleyin METİN P. ile bi kahve içtik”, “Kesin söz verdim”, “İki oldu, yani ben biliyorum onu, tanıdıklarım bazılarının ayda bir milyar verebilecek onbeş kişi buldu bize” dediği, İbrahim Y.’ nin “E bulsun, çünkü biz öyle bi kampanya yapacaz ya şimdi burda, Havuz”, “Onu havuza alalım. İşte iyi olur.” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Alalım abi. Ayda bir milyar verebilecek onbeş adam söz veriyorum dedi” dediği, İbrahim Y.’ nin “Buradan da öyle bi çalışmamız var. Onları birleştirelim. Orda istiyorsan orda, biz burda gazte” M.Ali BALBAY’ ın “Tamam İbrahim. Bunu gazetenin yüzünden bir kampanya olarak duyurabilirsek, bu iş olur” “Ki bu TUNCAY konusunda da, tamamen bizimle beraber. Hiç ısınmadım diyor. Laf aramızda o konuda da tabi CÜNEYT abiye de söyliycek çok şey var ama s. et. Ama geç anladım diyom. O da bizimle beraber yani.” dediği,

Tape No:5029 da kayıtlı 22.05.2008 tarihinde saat:21.40 de Cüneyt A. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Şimdi madde bir Akın A.” “Yani sırayla söylüyorum” “Ben yarın İlhan abiye gidiyorum bu herifin nasıl biri olduğunu anlatıyorum dedim” dediği,  Cüneyt A.’ nın “Hı” “Ordan başlayalım he” “Güzel” “İyi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “De o şeyi de açtı hani Tora T.’ in bana söylediği yüzde yüz doğruymuş zaten hani yanlış olması da mümkün değildi ama”, “Çok fazla yok ama ee sonuçta Tuncay böyle bir bize böyle bi numara çekmiş yani Cumhuriyet bizi şeyi” dediği,  Cüneyt A.’ nın “Yutturmasın el koycak”, “Peki ıı bunun ne b. olduğunu söyleyince buna da herhangi bi işbirliği yapılamaz diyecek mi açıkçası” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” “Hiç bi şekilde güvenim yoktur dedi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Dedi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Dedi abi Akın dedi abi” “Hikmet abi dediki bu herif zaten kendini bitirdi dedi benim tahminim, bizim üzerimizden kendini aklamak istiyo dedi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Dedi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet İlhan abi eğer niyetlenirse olmaz deriz ısrar ederse ah ordan bir gidelim burası getirtelim”, “Hımm İbrahim Y.”, “Ee dedi sen ve Cüneyt abi sağlam durursanız, İlhan abi hiç bişey yapamaz dedi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Sen napıcaksın peki biz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Anladım tekrar sordum sen ne düşünüyosun”, “Dedi “bu aşağılık herif dedi öteden beri bizi kullanarak bi yere gelmek istiyo” dedi”, “Hiç bi şekilde izin vermemek lazım dedi”, “Zaten sağda solda dedi Cumhuriyetçilerle işte Cumhuriyetçilerle beraber şey yapıcaz demeye başlamış dedi” dediği, Cüneyt A.’ nın “İyimi”, “Bunları söylemek lazım işte İlhana” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı dedi bunlara dedi hiç bi şekilde izin vermemek lazım dedi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Bugüne kadar onları söylemiş söylemiş olduğu için önemli şimdi yani İlhan böylece şimdi ben zaten düşünüyodum şimdi senle ne konuştu bu gelişmelere bakıcam ondan sonra ben İlhana nasılsın lan diye telefon edicem”, “Eğer açar gibi ima ederse ben söylicem yine birileri sırtımızdan nemalanmaya çalışıyo biz bunca senedir bazı üçkağıtçıları ona ben üçkağıtçı demiştim üçkağıtçıları aklamak gibi bi durumumuz olamaz”, “Ama biz onu ne kadar direndik ya ben demi senin hani o kunuşmanda demişsin ben ben onu bi okudum daha büroda”, “İşte orda on sekiz ay maaş almadık almadık yav alsak bile yüz binlira”, “Elli binlira Yüz elli bin lira para aldık abi”, “O zaman Tuncay bey gitmiş Kanal D de”, “Şakır şakır para alıyordu ama”, “Yaa yaa yani sana bana filan hatta Hikmete, İlhanın söyleyeceği hiç bişey yok bu konuda”, “Allah var Hikmet deli dolu serseri b.. herif filan tarafları var ama sonuna kadar Cumhuriyetin içinde kaldı”, “Hep dayandı hatta bazı şeyleri yüze attı”, “Yani ben Cumhuriyet olmazsa gidip afedersin Süleyman DEMİREL’e o numaraları niye çekim yav”, “Yirmi milyar için. Yapma yav birgün ben bunu İlhanın yüzüne söyledimmi? Birgün senin dışında bunu bilen var mı kimse yok” “Bi sen biliyosun bi sana söyledim çünkü”, “Yok ya böyle bişiy yok ama bundan çok mutlu oldum ve rahatladım yani demekki akıl için tarif birdir”, “Herkes bu rezilliği görüyo”, “Bu rezilliği de bizim onu Hikmetin bizim burada senle yaptığımız mantık ee dizisini söylemesi çok ilginç yani biz Cumhuriyette bu ahlaksızlığı aklamak zorunda değiliz demiş” “Doğru ben sana ne diyordum yazında bunu yaz yazarsan”, “Yazıcaksın bende teyit edicem”, “Doğru diycem BALBAY’ın söylediği” “Biz hiçbir ahlaksızlığı temizlemek için Cumhuriyeti ayakta tutmadık”, “Biz Cumhuriyeti Cumhuriyet olduğu için ayakta tuttuk şu pahasına”, “Tabi canım yani ve tabi iki yanda tahltif etmek lazım yani bi cümle iki cümle. İşte başımızda İlhan SELÇUK gibi bi afedersin şey eee ne bilim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı”, “Tabiî ki abi”, “Evet abi”, “Baş yazar varken baş” dediği, Cüneyt A.’ nın “Baş yazar bi irade varken biz bu yolda başardık diceksin”, “Onu da söylemek lazım oda doğru yani”, “yani şimdi birleştirici toparlayıcı olan İlhan SELÇUK’ tu”, “Hala adam bi hastalandı, hemen bi ee abi deprem başladı yav”, “Hani bende onun için sen kendine çok iyi bak başımızdan eksik olma deyince şaşırdı. Bu estafrullah dedi yok yok dedi kapadı”, “Neyse yani buna rağmen kesin kes karşı görünüyo diyosun” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Kesin abi sen aynı” “Evet abi evet abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Hikmet o çürük görüyodum ulan hadi belli olmaz bu tivi mivi deyince domalır diye İlhana şunu söylemek lazım haaa sana son derece önemli unutuyorum bişiy söylemeyi iki gündür viran televizyon istiyo demi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Abi televizyon hazır söylimmi”, “Birisi talip olmuş verecekler belki de konuşuluyormuş Cumhuruyet Halk Partisinin halk üyesi varya”, “Vermeye hazırlar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Öylemi abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Devretmeye evet biz alalım”, “O kör topal haliyle onu yavaş yavaş düzeltelim tamam mı”, “Cumhuriyet Halk Partisine de işte muayyen zamanlarda haberlerini veririz filan arada sırada Sayın BAYKAL çıkar D… der zaten başka yerlerde D..l diyo onlar yapar çok önemli ha”, “Bunu galiba kim söyledi hatırlamıyorum galiba Onur bana ima etti paramız yok ama böyle bişiy ilginç demi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Çok ilginç abi ya” dediği, Cüneyt A.’ nın “Çok ilginç iki gündür unutuyorum sana söylemeyi bunadım” “Hem bunu derinden bi araştır” “Eğer varsa bunu bizimkilerin önüne koyalım yani Cumhuriyet Halk Partisinin tivisi olmaktan çıkacak” “Cumhuriyet gazetesinin tivisi olacak”, “Halk tivi adında siktir ederiz tamam”, “Ama bütün tiviler Cumhuriyet Halk Partisinin ne kadar yer veriyosa biraz daha itina ederiz haberlerini biraz daha geniş veririz haberler de” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam abi”, “Hıh pardon abi hı” dediği, Cüneyt A.’ nın “Gürültü” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yok yok hallettik abi biz” dediği, Cüneyt A.’ nın “Altı kişi kafayı çıktık mı”, “Öbürler bize uyar canım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bitti abi olay”, “Bitti abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Bitirirz bu işi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Akın dedi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Ama bu hat meselesini aman kurcala” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Kurcalarım abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Hatta böyle bi zemin varsa biz gidelim şeye BAYKAL’a” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “BAYKAL’a” dediği, Cüneyt A.’ nın “Biz talibiz gazete olarak diyelim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Sana da her türlü şeyi vermeye hazırız şindi İlhan buraya geldiğinde buna kahve içmeye gidicek ya”, “Bundan evvel bu işleri öğrenmeliyiz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi”, “Evet abi bu hıyar Tuncay hıyarına da Televizyon nasıl olurmu nasıl olurmuş gösteririz abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Ya bizim elimizdeki malzeme insan malzemesi hiç birinde yok yav”, “Delimisin sen ya” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi ya”, “Ya ya” dediği, Cüneyt A.’ nın “Delimisin ben çıkıyim tek başıma orda soytarılık yapayım da görsen”, “İki benim Akından şüpem yok bu artık şeyde İbrahim de domalmış görünüyo”, “Gene de o tonunu muhafaze et şimdilik yani böyle atlama üstüne herifin”, “Ondan sonra işte bu motivasyonu takip edelim bu Hak meselesi Hak tivisini bu bunu bana söylediler canım biri söyledi çokta yani galiba Onur ima etti yan yani yapamıyoruz da birin birine devredeceğiz gibi filan”, “Olabilir ama bizim bizde dedik şey yapma tercih etmeleri mümkündür çünkü yani Cumhuriyet gazetesi”, “Bi yokla bakalım eğer olmasa bile biz böyle bi öneri ile gideriz BAYKAL’a”, “Bırakın şunu biz yapalım sizinle gayet ciddi bi anlaşma yaparız yani size neler vericez ne yapıcaz filan varya”, “Ne var bunda”, “Ve ilan eder bizim tivimiz yoktur biz devrettik der” dediği


Tape No:5030, 23.05.2008 tarihinde saat:16.14 de Fikri K. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “E Fikri K. Mustafa BALBAY ben” dediği, Fikri K.’ nın “He merhaba ortak nassın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İyiyim ortak sen nasılsın” dediği, Fikri K.’ nın “İyiyiz aktiviteler çok yoğun gelen giden çok üst düzeyde görüşmeler var Yargıtay, Danıştay ‘ ta ki arkadaşlarla alo” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Alo” dediği,

Tape No:5031, 23.05.2008 tarihinde saat:20.33 de A.Necdet S. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Ay saygılar efendim” dediği, A.Necdet S.’nin “Gözün aydın diyim mi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Çok teşekkür ederim efendim” dediği, A.Necdet S.’ nin “Tamam ne güzel kutluyoruz analı babalı büyüsün”, “Şeyi üç yüz on sekizi dört yüz diye vermişler dört yüz on sekiz diye”, “Yanlışlık orda oldu tamam”, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam oldu” dediği, 

Tape No:5032, 23.05.2008 tarihinde saat:21.09 de Aydın K. ile yaptığı görüşmede özetle; Aydın K.’ nın “Ben iyiyim Tunceli’ deyim benim tayin İstanbul’a çıktı”, “Ekonomide dünyanın küresel ekonomisinin zilleri çalmaya başladı yavaş yavaş”, “Petrol fiyatlarında bu korkunç artış yüz dolarlar falan”, “Şimdi en iyimser tablo bir buçuk iki yıl daha küresel kriz artarak devam edecek bu en iyimser tablo”, “Yani o komplo teorilerini falan geçiyorum onu falan saymasak en iyimser tablo bir buçuk iki yıl daha en az bir yılın daha bu”, “Bu küresel krizin artarak”, “Daha da kötüleşerek devam edeceği yolunda”, “Bu arada en …(anlaşılmıyor) petrol fiyatları falan altın çinko falan yükselerek devam edicek”, “Aynı zamanda gıda enflasyon patlaması var yani dünyanın ekonomi zilleri artık yavaş yavaş çalmaya başladı ama bu nun sonu görülmüyor”, “İki yıl sonra düzelme bekleniyor ümit ediliyor ama bu ümit sadece beklenti”, “Bunun ne kadar gerçekleşeceğini zamanla görücez Türkiye de bu krizi şeyle karşılıyor yüksek faizle karşılıyor yüzde on dokuz”, “Yüzde on dokuz buçuklarla karşılıyor o yüzden yani şu anda henüz başlamış değil ama küresel kriz bir buçuk iki yıl daha devam edecek” dediği,

Tape No:5033, 24.05.2008 tarihinde saat:16.52 de Hikmet/İbrahim isimli şahıslarla ile yaptığı görüşmede özetle; Hikmet’ in “Moralin bozuk mu diye İbo soruyo” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Nasıl abi” dediği, Hikmet’ in “Tuncay geliyo ya, yani şu başyazar olarak.” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Abi o, o önce kendine gelsin ağabeycim” dediği, Hikmet’ in “Haaaaa” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “O önce kendine gelsin” dediği, Hikmet’ in “Baş yazıyo, tepeden manşetten verilecek. Aşağa doğru incek” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “He yani önce kendine gelsin abi yani”, “Nasıl keyifler, yani” dediği, İbrahim’ in “Valla keyifler, keyifler, işte ENVER, ENVER Genel Yayın yönetmeni olacak” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı, tamam abi” dediği, İbrahim’ in “Olacak, sahip çıkıcaz onlara” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam abi” dediği, İbrahim’in “Gitcek abi işler” ..“Enver’ in evinde yemek yemişler. Ali S., Emre K. ve Enver, Ers ne o E. mi, E mi neyse işte”, “Eeeee işte, çocuğa demişler ki “seni çok önemli göreve getireceğiz, hazırlan”. Bu çocukta anasına babasına söylemiş. Anasının babasının arkadaşı bizim komşumuz çıktı. O da bizimkine söylemiş” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hıı. Eeeee”, “Haa, abi. Bu işler (anlaşılmıyor) nasıl olur ki abi. Ha peki ne diyo İbrahim abi, işte kendisinin yokluğunda bile gaztenin bayrağını yere düşürmemişiz yani, süngümüz yere düşmemiş daha ne istiyo abi yani” dediği, İbrahim’ in “Rahat durmaz abi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Baba onu doldurmuş. Baba onu doldurmuş demiş ki ulan sen birşey desen cevap verecekler, iyice işler kötü olacak. Sen herkesi kucaklıyo numarasına gir demişler.” dediği, İbrahim’ in “Hatta baba dedi ki, Ben şu Enver’ i ariyim de bir, soruları ben verim. O soruları sorsun dedi. İş bu hale geldi yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Enver’ e bu programı yap diye o zaman İlhan abi dayatmadıysa beni bilmem ne yapsınlar” dediği, İbrahim’ in “Kesinlikle, yaptırdılar, soruları da bunlar verdiler. Soruları sor falan” “Şunları konuş. SARIGÜL’ ü çağırmış, sen bu çocuğu sevmiyosun ama barıştırıcam sizi demiş. Falan falan. Baba yeni bi oyuncak buldu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” “Buldu abi. O oynasın abi oyuncaklarla ya” dediği, İbrahim’ in “Bence de, bence oynasın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Sökmez abi. Sökmez ama bu şeyi baştan kesmenin bi yolu, yani Tuncay’ ın hiç olamaz demenin başka bi yolunu (anlaşılmıyor)” dediği, İbrahim’ in “Dört geldik, beş olursa iş geçmişe dayanır” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Geçmiş olur yani” dediği, İbrahim’ in “Fakat ikisi çalışıyo haberin olsun. Enver de çok çalışıyor” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ne yapabilir abi ya.” dediği, İbrahim’ in “Abi ya, ekibini kurmak istiyor burda. Ekibini kurmak istiyor. İlhan abinin o lafları hoşuna gidiyor tabi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Peki İlhan abi bilmiyor mu, mesela bi dışardan biri geldi, nasıl ekip kurucak, gelecek içerde iyot gibi kalacak yani” dediği, İbrahim’ in “Bi yere sokucak onu yani. Ben sana diyom, niyetleri koordinatör, moordinatör bi yere sokmak istiyorlar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Gastenin hiyerarşisi oluşmuş, iyi kötü, hani neyi kimle çözüceğimiz belli olmuş, kimin nerde biraz önde olacağı, işte Akın’ ın aldığı rol ortada, işte bi yapı oluşmuş, şimdi bunun arasına kama sokucaksa da soksun abi yani. Yuh o zaman ya. Bu yapıya kama sokucaksa Yuh yani” “4 Ekim 2006 kriterleri abi” dediği, İbrahim’ in “Evet, evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hatırlıyosun 4 Ekim yemeğini” dediği, İbrahim’ in “Evet evet, aynı aynı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “O kriterler abi” dediği, İbrahim’ in “Gelmez abi, gelmez. Gelmez, daha üç gün tanıdığı kişinin evine gidiyo ya düşün yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı. Ben bu şeyi bi inceden şey yaptım yalnız. Tuncay geldi iki saat bana anlattı deyince, abi ya dedim biz size on dakika kıyamıyoruz dedim, maşallah dedim. Bi durdu, ya siz eve geliceksiniz, sizle kafa çekicez, bilmem ne, işi ona vurdu ondan sonra” “Ben BALBAY’ ı böyle, BALBAY’cığım derim, alttan girer üstten çıkarım. Cüneyt’ in aleyhine konuşursa ayırırım, aralarına da. Birbirlerine nefret ettirim. İbrahim’ le konuşurum, bu hep deli derim, bilmem birbirlerine yakın noktayı tespit ettim, bu iş biter diye baktı” dediği, İbrahim’ in “Evet öyle baktı. Neyse, bi şey yapamıyacak ama işte” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yapamaz abi. Yapamaz abi yani” dediği, İbrahim’ in “Öyle hocam” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ama bu şey kesin, Tuncay’ ın o zaman planı, yalnız ben şunu seziyorum İbrahim. Çok erken böyle bi yorum için ama benim tahminim Tuncay dedi ki Emin Ç.’ la oturdular bunlar, Tuncay dedi ki Emin abi sen beni destekle dedi, bende ümmetli gelecem dedi. Sana da böyle iyi bi yer kesin garanti ederim dedi. Televizyon yapıcam, parayı ordan veririm demiştir” “Cumhuriyete de, Cumhuriyet dengelerine göre üç beş kuruş alırsam” dediği, İbrahim’ in “Tamam” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Gene de batmazsın. Yani bu kadar canhıraş Tuncay, böyle savunmacılığının başka bir şekilde olmaz diye düşünüyorum ben. Emin Ç.’ nin ben” dediği, İbrahim’ in “Onun kurtuluşu, tek şansı Cumhuriyet’ tir. Yoksa geçmiş ola ya Tuncay” dediği,


Tape No:5034, 26.05.2008 tarihinde saat:16.10 da X Bayan Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; (Danıştay 12 daire üyeleri) Mustafa Dilekle görüşmek için arıyor törende olduğundan görüşemiyor.


Tape No:5035, 26.05.2008 tarihinde saat:17.27 de Mustafa ÖZBEK  ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Bi de Hamit söyledim haber merkezi o hazırlığı yapmamışlar hani ….(anlaşılmıyor ) haberin bir bülten hazırlamak lazım o gece olup bitenlerle ilgili şöyle oldu şu konuşma yapıldı ertesi günde gazatelere geçiriliyor tekrar” dediği,  Mustafa ÖZBEK’ in “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ıııı..... onları konuştuk Ahmetle bu tamamdır Cuma nasıl durumumuz başkanım program için ayın son cuması” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Emin abin geliyo mu Emin abin” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “O şöyle gelmeyecek benim anladığım benbi bakıyım seni tekrar ararayım dedi hani bu tür laflar şey değil hani ben söyledim ona ben alıyım sizi dedim ben gidip gidip gelmecem nasıl olsa ben döktürüp getiriyim dedim yani”, “ben seni bi arıyım dedi tekrara arıyım dedi halbuki Pazar günü söylemiştim olabilir demişti bu gün ben seni arıyım dedi başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ha”, “Evet evet hayırlısı olsun” dediği, 


Tape No:5036, 26.05.2008 tarihinde saat:19.20 de Cüneyt A. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “bu keratalar uçuktur demiş Tuncay için” dediği, Cüneyt A.’ nın “netice” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “biz bunları demiş ille gelir giderse demiş bi bakarız ne yaptıklarına ne yapıyo ne ediyo ama demiş ığğ kendimiz kullandırtmayız demiş “dediği, Cüneyt A.’ nın “işte tamam iyi iyi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “kendimizi kullandırtmayız diyen ilk Akın olmuş İlhan abide tabi demiş kendimiz kullandırtamıyz demiş” dediği,

Tape No:5037, 27.05.2008 tarihinde saat:12.26 da Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmede özetle; Mustafa ÖZBEK’ in “Bu Cuma günü biz işimizi bitirelim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “olur Başkanım tabi tabi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yani öbür cumaya belki ben burda da olmayacam” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “öylemi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “O zor gider yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ha anladım başkanım tamam tamam başkanım ben şey değil o zaman ığğ yarın zaten görüşürüz” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Görüşmek üzere” M.Ali BALBAY’ ın “Sayğılar” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “saol Deniz bey napıyo”, “Deniz bey napıyo” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Alo”, “Ha ço iyi iyi gayet iyi şey” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “hahahha(gülüyor)” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Kerata dört buçukta uyandırdı ığğ dedim oğlum iyi yanından bak ığğ güneşin doğumunu seyrettim bu gün iyi yani şey ya insanoğlu ne kadar şey başkanım unutmuşuz birinci çocukta olanları şeyleri yani büyük halini görüp ulan biz birincide de böyle olmuştu felan böyle yeniden geçiyo yorucu ama güzel enerji veren bir yorgunluk yani” dediği,


Tape No:5038, 27.05.2008 tarihinde saat:16.09 da M. Ü. Rektörü ile yaptığı görüşmede özetle; X Erkek Şahıs’ın “Mustafa bey şu anda rektörümüz makamında değil ama bi saniye ben sizi konferans görüştürmeye çalışıyım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi efendim tabi” dediği, Rektör’ün “Alo Mustafa hocam merhaba” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Saygılar hocam nasılsınız” dediği, Rektör’ün “valla iyiyiz bir kongremiz var uluslar arası onla uğraşıyoruz arkadaşlar var yurtdışından gelen” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ama ııı... çok aile dostu bir diye bileceğimiz hani İlhan Abinin benim hepimizin dostu bir profosör……(anlaşılmıyor) profosör Akın Y.” dediği, Rektör’ün “Duydum hocamın ismini” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bi şimdi sizde Tıp Fakültesi kuruyomuşsunuz” dediği, Rektör’ün “kuruyoruz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Dekanlık için yani adaylardan biri olmak bile benim için diyo yani orayı çok arzu ediyor özeti ben sadece söylerim dedim ne olur benide yanlış anlamayın hani” dediği, Rektör’ün “ııı... Sayın SELÇUK’ un durumu nasıl hocam hep merak ediyorum yazmaya başlıyacak yakında umarım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Gayet iyi haziran başında başlayacak hatta doktorlar haftada iki gün üç gün yaz dediler İlhan abi olamaz dedi şimdi ben dedi yarım yamalak olmasın başlamışken tam başlıyım dedi” dediği, Rektör’ün “ben bi bi rektörün özel misafiri olarak gelsin gitsin bekliyoruz yani biz onu özledik hahahahh(gülüyor)sayğılar sunuyuorum aloo aloo a kesildi galiba “dediği,
Tape No:5039, 27.05.2008 tarihinde saat:16.15 de Engin A. ile yaptığı görüşmede özetle; Engin A.’ nın “Perşembe akşamı Tirebolu derneğinde İlhan SELÇUK’ la ilgili toplanıyoruz”, “yirmi kişi kadar varız”, “İlhan abim zaten o toplantıları dağıtmayın sürdürün demişti” “…(anlaşılmıyor)devam ediyoruz yine ııı... o gece İlhan abimle konuştum ben bu sabah ııı...” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “haha”, “hıhı” “evet hıhı” dediği, Engin A.’ nın “Çarşamba akşamı saat yedide buluşuyoruz Tirebolu derneğinde” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam” dediği, Engin A.’ nın “Akın için bişey yapabildin mi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şener optik hocayla konuştum” dediği, Engin A.’ nın “konuştun” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ama dedim biz şu anda dedim bir durumla karşı karşıyayım dedim tam bir Cumhuriyet ailesinin adamı dedim” dediği, Engin A.’ nın “evet bravo” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bizim Ankara da dostumuz İlhan abinin dostu yahi orta bizim aileden bi kişi dedim profesör Akın Y. dedim adını duydum dedi hemen”, “adını duydum dedi dedim ki tıp fakültesi açıyomuşsunuz dekanı olmak üzeri o liste de yer alması bile yetecek dedim” dediği, Engin A.’ nın “ha”, “çok iyi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “aile durumu olarak size söylemek sorumluluğunda hissederek arıyorum dedim “dediği,

Tape No:5040, 27.05.2008 tarihinde saat:16.28 de Halil N. ile yaptığı görüşmede özetle; Halil N.’ nin “ben Halil N. vali” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “vay sayın valim” dediği, Halil N.’ nin “vay sabahleyin her zaman olduğu gibi gene dinledim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “teşekkür ediyorum sayın valim” dediği,


Tape No:5041, 30.05.2008 tarihinde saat:20.43 de X Erkek Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X Erkek Şahsın “Yok abi yok şey İlhan abi tamamını aldı belgenin” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Öylemi harika”,  dediği, X Erkek Şahsın “Yaklaşık 60 sayfa sanırım abi 69 sayfa” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hıı hıı çok iyi tamam elimizde her yerde olmayabilir demi bu” dediği, X Erkek Şahsın “Evet abi her yerde olacağını zannetmiyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam Sertaç çıktımı?” dediği, X Erkek Şahsın “Sertaç abi çıktı yaklaşık 1 saat önce” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İlhan çıktımı?” dediği, X Erkek Şahsın “İlhan abide çıktı abi…” dediği,


Tape No:5042, 30.05.2008 tarihinde saat:20.45 de İlhan T. ile yaptığı görüşmede özetle; İlhan T.’ nin “şeyden dağıtmışlar eeeee Hakim hiç bekletmedi onu direkt şeye gönderdi partiye” “…  şey o Fadullah E.şey yapmış orda” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Servis yapmış anlıyorum” dediği,

Tape No:5043, 31.05.2008 tarihinde saat:14.17 de X Erkek Şahıs  ile yaptığı görüşmede özetle; X Erkek Şahısın “ha iyi günler efendim ben Osman paşamdan aldım kendisi iletti bize numaralarınızı”, “bir konuyu iletmiş size ilgilenebileceğinizi söylemişsiniz”, “eeeee onla ilgili ben o size getirilen belgelerdeki konuyu davaya taşıyan kişiyim efendim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hımmm tamam tamam bir görüşebilirmiyiz” dediği, X Erkek Şahısın “tabi ben arzu ederseniz” dediği,

Tape No:5044, 31.05.2008 tarihinde saat:16.49 de Baki  ile yaptığı görüşmede özetle; Baki’ nin “abi önce bugün kü  yazın için kutluyorum”, “söylüyordun ya vatandaşlar şimdi merak ediyorsanız arayın devlette duysun diye”, “şimdi bende devletin duyacağı bir şeyi sana söylüyorum”, “………(anlaşılmadı) gidiyor ya Deniz bey evet abim Şanlıurfa yada Diyarbakır’a gidecek zamanın varmı?ayın dördü beşi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “haaaa şimdi bizden Işık geliyor Türey geliyor” dediği, Baki’ nin “genel başkanın konuğu olmandan genel başkanda memnun olur bende memnun olurum Işık’ın geleceğini biliyorum Türey’de geliyor”, “şunun için giderken problem yok özel uçakla gittiğimiz için yani”, “şey olur dönü için Türk Hava Yollarından bilet almak zorundayız ya” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bu sağda solda Halk Tv için hani böyle eee hani CHP devam ettirmicek başka bir profesyonel gruba devredilecek vesayire gibi laflar var doğrumu abi yani  ne düşünüyorsunuz bu konuda” dediği, Baki’ nin “o tür rivayetler çok şöyle her yerden bize verin biz işletelim biz alıp atalım biz satalım diye var”, “TRT deki Abidin A.’dan bilmem kime kadar”, “TRT’deki bilmem kime kadar bir başka grupla çalışan bir başkasına kadar mesela şey bile Hakan A. bile verin bana devredin falan filan diyerek arıyor”, “şimdi böyle niyetli olanlar çok benim bu konudaki görüşüm şu parti eğer gerçekten yakın çevresi partinin bu işi destekleyenler bugüne kadar bu haliyle destekleyip böyle işleteceklerse yok bir faydası yok” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yok Baki abi ne olur yanlış anlama yer yerinden oynuyor  bakıyorum Halk tv ye 1960 yılından kalma hint filmi oynuyor abi ya” dediği, Baki’ nin “işte ben onu söylüyorum ben bu hali ile yapabilecekse yok nedeni şu yani sen eğer personel için veya işletme için 15-20 milyar lira uydulada digitürk içinde 60-70 milyar lira verirde başka harcama yapmazsan bundan başkası da olmaz”, “ama ama benim düşüncem yani başkalarına bir grup var şuna buna verilmesi hele hele bu Kanal Türk olayından sonra  son derece yanlış olur”, “sahiplenmek lazım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “he insanlarda belki bu dedikodular eskidende vardı ama Kanal Türk satıldıktan sonra ya onlarda mı böyle birine bilmem ne böyle bu tür laflar dolaşmaya sağda solda bunlar dolaşıyor” dediği, Baki’ nin “abi millet onları kendine göre dolaştırıyor şimdi sen benim kardeşimsin yani bunu parti içinden bile kendi yakın çevresinden birileri bu işi yapsında oda bu işe eee daha çok hükmetsin diye niyetlenenler var açıkçası”, “ya işte ben seninle dostum ya Mustafa iyi gastecidir bunu Mustafa alsın yapsın çünkü Mustafa benim arkadaşım”, “yani o anlamda bi şek ama öte anlamda mesela Deniz bey 38 miting yaptı ee seçim öncesi 38 mitingin 38’inide verdi abi”, “şimdi sadece vermekle de kalmıyor akşam tekrarını yapıyor ertesi gün tekrarını yapıyor birde kendi frekansından ulusal yerel ve uluslar arası kanallara da şifresiz logosuz ücretsiz servis veriyor”, “ya bu hizmetler önemli hizmetler”, “ama tersi şu ee sen profesyonelce bu işi yapmak istiyorsan birilerine diceksin gel kardeşim ben sana para vereyim haftada bir gün iki gün üç gün şöyle şöyle şöyle program yap veya bana program öner getir önerdiklerin değerlendirelim birlikte yapalım onun için sunucu lazım”, “bak mesela ben Deniz bey Gazipaşa’ya Mut’a giderken sunucu kullanamadım niye çünkü burda iki tane sunucu spiker niteliğinde çocuk var biri ana haberleri biri ara haberleri gönderiyor”, “iş yapacakları alıcaksın yani burayı benim endişem şu ee Kanal Türk başlangıçta oldu KİT’e çevirdiler.falancanın kızı falancının oğlu ötekinin yeğeni berikinin damadı da oldu”, M.Ali BALBAY’ ın “he şöyle mesela ART’de bizim ………(bir isim söylüyor anlaşılmıyor) konuşuyoruz bize şunu söylüyorlar yani diyorlarki kardeşim tamam güzel programı izliyoruz diyorlar bir iki programda var onuda izliyoruz ama Kanal 1 bir bütün olarak diyorlar yani günün hangi saati açsak izlenecek bir şey havası vermiyor bize diyorlar”, “………(anlaşılmadı)paramızla yani yani değerlendirme olarak söylüyorum”, “tamam şimdi Halk Tv Baykal’ı çok iyi verdi”, “Anadolu’da bir şey oldu çok iyi verdi ama bir bütün olarak ya Halk TV’ye bakim ne var duygusu uyandırmazsa abi”, “he o ana işte Deniz beyin diyelim ki çok önemli iki saatlik canlı yayınıda  izleme oranı ne olur onu düşünmek lazım abi” dediği, Baki’ nin “hayır o doğru ama belki orda şunu sağlıyoruz biz elimizde bir takım data bilgiler var yani Cumhuriyet Halk Partisi’nin il ilçe başkanları delegeleri yönetimleri ee bize kendilerini kaydettiren üyeleri yayın öncesi mesaj gönderiyoruz Deniz Baykal şu saatler arası şurda konuşacak şöyle olucak böyle olucak yani o anlamda Deniz beyi kendi taraftarı veya dinlemek isteyen yazarlar var çizerler var üniversiteler var şunlar var bunlar var yani onlar bilgilenerek yayını izliyorlar yani Deniz beyi izlettirmekte bir sıkıntımız olmuyor.Ama Deniz beyin öncesinde ve sonrasında kimse ekranda kalmıyor” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “kalmıyor abim bide şu var abi  onlara ulaştınız ama söylediğiniz kişiler Deniz beyi zaten bilen kişiler” dediği, Baki’ nin “yani bilen kişiler ama bilmeyenlere de izlettirmek için de abi bizce profesyonelce program yapmak lazım”, “BALBAY bence o konuda düşüncelerin çok doğru ben tamamen katılıyorum ben o yüzden mesela böyle gideceğini söyledikleri için geçmişte seçim öncesi ben dikkat edersen gittim Kanal Türk’te aldım program yaptım Halk Tv’de yapmadım he”, “he gittim orda yaptım burda da ben Deniz beyden rica ettim yani ben bu işe hiç karişmim sadece sizinle ilgili bir bölüm olursa ben müdahil olim onun dışında ki bölümler beni hiç ilgilendirmiyor bir arkadaşı görevlendirelim ki çok iyi bir arkadaş Flaş’ta ………(anlaşılmadı) sene haber müdürlüğü yapmış Turan Turan’ı koyduk başına en azından orda haberlerde haber programlarında yanlışlık yaptırmıyor. ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “he siyasi partilerde kuramıyor o yüzden bir sıkıntıları var genellikle ayaklarını yorganına göre uzatıyorlar borç harç belli genel olarak iyi en son Lale Ş. var hani Sky Türk’teydi o geçti  Art’ ye” dediği, 

Tape No:5045, 06.06.2008 tarihinde saat:18.01 de X Erkek Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X Bayan Şahsın “efendim Türk Metal özel kalemden arıyorum Mustafa bey müsaitseniz genel başkanla görüştüreceğim”, “tamam bağlıyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “saygılar efendim” dediği, X Erkek Şahsın “ee saygı bizden “ dediği, X Erkek Şahsın “sağol teşekkür ederim hayırlı olsun karar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hayırlı olsun efendim yani iyi oldu” dediği, X Erkek Şahsın “milletimize devletimize” dediği,   M.Ali BALBAY’ ın “hep bi vatana gerçekten iyi oldu ee şey kararlıydılar bu bekleniyordu ama bilemezsiniz ki Türkiye işte herifler yargıdan isteyecekler kadar densizleştiler işte…” dediği, X Erkek Şahsın “…o şeyle sayın BALBAY ee Gazi’nin rektörüyle bu Macit hocamızın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet” dediği, X Erkek Şahsın “bir durumunu görüşmüştük sizden bilgi alabilirmiyiz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “alırız tabi…” dediği,   X Erkek Şahsın “he bi görüşte bugün yarın bana bir bilgi ulaştırırsan memnun olurum” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “tabi tabi konuşurum yani en geç yarın” dediği, X Erkek Şahsın “…… hallederse çok iyi olur” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “hı hı anladım konuşurum yani bir şekilde aslında yapabilir yani onun değişik yöntemleri var bi konuşayım kendisiyle başkanım “ dediği, X Erkek Şahsın “evet ……(anlaşılmadı) üniversiteler yapalım falan diyorlar ama bu Gazi’yi istiyor” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “tabi canım yani sonuçta bence böyle bir süre daha devlet üniversitesinde olmasında yarar var  ben konuşurum başkanım” dediği, X Erkek Şahsın “bir zahmet bi görüşte bana bi bilgi ver” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ararım başkanım görüşmek üzere” dediği,

Tape No:5046, 08.06.2008 tarihinde saat: 21.37 de Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “saygılar başkanım Mustafa BALBAY ben”, “sağolun sağolun sağolun başkanım ben hafta sonu görüşürüz diye hani yarına ee bırakmak istemedim hani bi ee en azından bi bilgi veriyim dedim ben ee Kadri Y. la konuştum uzun uzun şimdi şöyle başkanım bizde diyo İlahiyat Fakültesi yok” “yaptığım her şey mercek altında hani SEZER atadı ya bunu”, “yani bizde İlahiyat Fakültesi yok olmayan bi bölüme diyelimki felsefe bölümüne aldın burdaki öğretim üyeleri dava açıp bunu geri gönderirler diyo benden sonrada diyo ben haziran yirmi iki haziranda ne olacağa belli değil biliyosununz bu ayın sonunda Gazide yeni Rektör seçimi olacak”, “benden sonra ne olucağa belli değil alırsam hakkımda işlem yaparlar diyo bende bundan korkuyorum diyo” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “o zaman” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “çünkü ben çok” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “bunu söylemez’ e şey yapalım bu Başkente şey yapsınlar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “o olur Başkanım yani uu Başkent daha kolay ki zaten eee hem felsefe bölümü hem” “yani açıkça yapamıyorum dedi yani şuanda Cumhurbaşkanı mesela S. olsa dedi yani göğsümü gere gere şunu şöyle yaptım bunu böyle yaptım derim dedi hani YÖK Başkanı dedi her şeyi mercek altında dedi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet tamam tamam yani yapamıyosa niye zorlayalım dedi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet yani hani eninde bu ben biraz zorladım şurdan şu kadrodan bu kadrodan hepsine bişey göster inanın dedim elim kolum bağlı dedim”, M.Ali BALBAY’ ın “zaten YÖK hiçbir kadroya izin vermiyo dedim”, “o doğru bende hani öteki üniversitelerden biliyorum YÖK ee öyle hani tümüyle kendileri bi düzenleme yapıncaya kadar bi kadro hiç bişeye izin vermiyo şu anda YÖK Başkanı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet hayırlısı olsun ne yapalım ne yaptınız bugün program nasıldı…” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet sonra bi örnek şey yaptı başkanım ben tabi biz hep birde yani konuşuyoruz ediyoruz ama tabi hergün günlük gelişmeler boğuyo ediyo bizi şey dedi ee işte Atatürk dedi tabi dedi kurtuluş savaşına başlarken dedi herkesi arkasına aldı dedi herkesin al herkesi arkasına aldı dedi ama dedi bu devrimleri başlattığı devleti kurmaya başladı dedi etrafında sadece Türkler vardı dedi bi bakın dedi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “tabi tabi tabii” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yani sadece Türkler dedi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “bütün kilit noktalara Türkleri getirdi…”, “…Tuncay Tuncay bitti ee” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bence de bitti” “bencede biz o programda” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ona yaa” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “sattı bizi diyo resmen” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “e tabi Başkanım ötesi varmı yani hiç” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “yani resmen sattı diyo yani şimdi Tuncay kalkıp milletin yüzüne bakması bile çok şey” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tabi yaav yani…”, “…yani onu diyorum Allah ağzımdan yel alsın diyorum sonra diyosunuz ki bide göğsünüzü gere gere iyi bi iş yapmış gibi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ne yapayım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “zor durumdaydım ben bi daha yenisini kurucam bana destek verin diyosunuz” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “eh eh doğru tabi güzel bi misal doğru” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hayır Başkanım çünkü sen burası kale diyosun” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “burası merkez diyosun her şey buradan olcak diyosun ve orayı veriyosun” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “bunaaa bazı şeylerle görüştüm bende çok paralar vermişler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tahmin ediyorum başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ bunlar bu çocuk böyle acayip bi bunun yaşı kaç acaba yaa” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bunun bi bu bin dokuz yüz kırk dört doğumlu başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “hıımmm” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “altmış dört doğumlu düzeltiyorum yani şey değil altmış dört doğumlu kırkbeş yaşında kırk dört kırk beş yaşında diycektim ordan şeyyapıyorum” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bu kırkbeş yaşında” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “altmış dört yetmiş dört” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “kırk beş yaşında yani toplam kırk dört yaşında diyim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “eski eski Marksistlerden falan diyorlar ya bu Marksist falan da değil” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “değil başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “yani yirmi yaşında seksendört yaş senesinde oluyo” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “seksen dört senesinde Türkiye On İki Eylül sonrası” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet yok yok hiç şey değil yani oo” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ya onun solculuğuda sahte” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “sahte tabi başkanım hiç ben o dönem bu biliyorum gazetede başladığı dönemi biliyorum ben” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet çünkü benim bildiğim kadarıyla sosyal demokrat sol ee Türk tür muhafazakârdır devletine milletine bayrağana sadıktır” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hatta Başkanım inanın samimi Marksistler bile derler ki ben ben Muzaffer İlhan E. tan biliyorum” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “…evet şimdi oturalımda birgün bir görüşelim bu hafta içnde” dediği, , M.Ali BALBAY’ ın “yapalım başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “değişik şeyler oldu efendime söyleyim şimdi bu bizim Diyalog Grubunda değişik şeyler var ondan sonra orda işte geldiler bana eeee şeyle haa bunlar çok özel şeylerim sizde kalsın dinleyende not alsın tabi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “eee Ufuk la Hasan hoca geldi bana”, “işte oturduk görüştük falan dediler ki kamelyaya inelim aşağaya havada güzeldi benimde hoşuma gitti hadi inelim falan dedim işte orda sohbet şu bu falan dedi ki Ufuk eee bizim dedi bu hareketin dedi şeyin dedi liderliğini dedi Hasan Hocaya verelim dedi nasıl dedim nasılı yok dedi yani Hasan Hoca yürütsün dedi yabancı dili de var dedi ondan sonra Hasan hoca dedi bu işi götürsün falan dedi işte buna evet diyosan dedi ben dedi İzzettin D. la da görüşçem dedi ama dedi bu dedi sana bağlı dedi yani İzzettin D. evet dese bile ben dedi şey yapmam siz evet derseniz İzzettin D. ‘a dedi götürecem bunu dedi ondan sonra ben dedim ki yav biz ekibimiz var takımımız var yani biz ekip insanıyız dedim yani bunlarla oturup görüşmemiz lazım dedim dolayısıyla şimdi dolayısıyla ikisi seninle beraber diyorlardı ya” “yani ben onları sen bizim takımdan değilsiniz dedim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hıım iyi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “cevap böyle değil mi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “tabi tabi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “yani bizim bi ekibimiz var” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “tabi yani o ona gelir yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “hah” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “biz yani BİZİM İÇ KABİNEMİZDE SİZ YOKSUNUZ DEMEK YANİ SİZİN DIŞINIZDA Bİ İÇ KABİNEMİZ YANİ İÇ ŞEYİMİZ VAR DEMEK YANİ” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “sonra bu Cuma oldu yani Cuma günü geçen Cuma pazartesi bu geçtiğimiz pazartesi Hurşit TOLON efendim Hasan Hoca, Ufuk geldi fakat Ufuk samimi gibi geliyo bana da onu nasıl o şekle getirdiler bilmiyorum ondan sonra oturduk görüştük ee Hurşit TOLON çok aktif bi adam BALBAY” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “hıhımm” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “her grupla her şeyle teması var orda bu Turan ÇÖMEZ ‘den falan bahsedildi iki (anlaşılmıyor) reddettiler eee ben dedim ki abi ee reddetme şeyi değil yani Turan ÇÖMEZ dedim benim gezdiğim yerlerde adı geçiyo ve doğru yani adı geçiyo yani Hasan D. ‘ın geçmiyoda onun geçiyo” “ondan sonra dedim yaav o kadar da şey yapmayın yani dedim Turan ÇÖMEZ ee şey de olmayabilir ama atılacak bi adamda değil yani değerlendirilebilir dedim falan şey dedi ki Hurşit TOLON yani dedi öyle dedi Liderlikte şurda burda bi gözü yok onun dedi yani ekibin içinde kadronun içinde olabilir dedi falan ondan sonra benim sözüm üzerine sonra bi hayli konuştuk kalktı Hurşit TOLON onu dedim siz oturun ben paşamı uğurlayım dedim aşağıya uğurladım dedim böyle bi teklif var paşam dedim elimden tuttu böyle bir hareket başlayacaksa Lideri sensin dedi diğer tarafını boşver dedim arabasına bindi o Hurşit PAŞA onu gönderdim geldim yukarıya şimdi dedim ki yaav bak yıllardır sizinle beraberiz hele dedim Hasan Hoca yla daha evvel beraberiz Ufuk bey senle dedim işte birkaç yıl oldu dedim bu iş dedim Hasan Hocayla olmaz bi baktılar birbirlerine nasıl olmaz dedi nasıl olacak şimdi HASAN hoca çıkıp ne diyecek dedim nereye gidecek kime konuşacak tabanı kim çevresi kim hitab edeceği kitle kim Hasan Hoca dedi ki ya ben sana dedim dedi yani teklif etmeyelim falan diye dedi (gülüyor)” “yani bişey yapacaksak bi oturup görüşelim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ne olacaksa nası yapacaksak ama millette taban hazır bak sana söyleyim tabanda sağ sol yok BALBAY” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “evet evet evet başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “o yolda yürüyecek bir ekip istiyor bu ekibi çıkarabiliyorsak içinde oluruz olmayız hiç önemli değil yani böyle bir ekibi çıkarabiliyosak çıkarma çıkarmassak gücümüz varda yapmıyosak vebal altındayız onu söyleyim yani buna ihtiyacı var şuan Türkiye nin” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “var Başkanım önümüzdeki hafta Ankara damısınız” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “buradayım” “belki birgün bi gelip geleceem şeye istanbula gidip” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “hıhım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “gideceem bi işim var bu Nevzat la da bi baş başa görüşmem lazım benim” “onlara şey yaptım buu bunları anlattım dedi ki başkanım ben dedim buu şeye ne diyosun senlen ölüme giderim dedi Nevzat” “akşamüzeri olabilir yani yani beş buçuk altı gibi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam tamam” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “hatta şeye gidelim bu çiftliğin açığına” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ha olur olur başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “sen bi iki bardak rakını içersin” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “e olur başkanım gayet demokratik bi öneri yani şimdi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “açık havada” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “enine boyuna bi konuşalım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “bi görüşelim yani bazı kararları artık yavaş yavaş almamız lazım”, “buu yedinci ayın ilk haftasında da biz Türkiyenin topluluğuna dedik işte ne yapacaksanız gidin (anlaşılmıyor) gelin yedinci ayın ilk haftasında görüşelim falan dedik”, “hani biz kuruvaztör olalım yani ekip takım kurmadan şeyde arayalım araştıralım konuşalım hani bi takım kuralım destekçide oluruz”, “ekip içinde de”, “oluruz olmayabiliriz de yani hiç önemli değil bu işin hamallığı” “(anlaşılmıyor) yani daha şey olarak aktif olarak ben ee seni şahsen takımın içinde olmanı isterim aktif olarak” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “Başkanım ben e bende bi yani inanın bu hafta hep öyle yazdım yani hani bugün bu gün televizyonda da öyle konuştum dedim ben şunu bekle örneğin şunu dedim yani bugün Türkiye yönetilmiyo hakikaten yani ee çünkü (anlaşılmıyor)” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ihanet içerisinde” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “tabi yaa” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Türkiye ihanet içerisinde” dediği, M.Ali BALBAY’ ın  “yani bi ben bir lider arıyorum dedim yurttaş Mustafa BALBAY olarak çıkıcak diycek ki ey Türkiye kaygılanma bu memleket tek bi iktidara muhtaç değil çıkarız Türkiyenin kurumları işliyo yaparız diycek birini arıyorum dedim bunu ne MHP yapıyo ne CHP hepsini kalayladım yani ne şeyimiz varki zaten içinde beş kuruşumuz mu var Başkanım yani” “ben bugün şeyde dedim programda başkanım yani Erkan MUMCU ve Süleyman SOYLU dedim karşılaşınca bana kızıyolar kızsınlar dedim sanki dedim topluma merkez sağdan artık hiçbir şey olmaz merkez sağdan umudunuzu kesin demek üzere kapı başlarını tutup kapatmışlar dedim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Erkan’ı götürüyorlar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “böyle görünüyorlar dedim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Erkan’ı götürüyorlar buu seçimde olacakmış a ne zamansa bilmiyorum o seçimde götürüyorlar e gidecekmiş Erkan yani ee ben çünkü ben Kütahyadan eee Uşaktan eee Eskişehirden falan bu havayı aldım geldim”, “e o gelecekmiş heralde oraya yani aynı ÖZAL gibi ÖZAL nedir yani işte sizin gazete yazdıydı ÖZAL’ın Ermeniliğini değil mi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ee yazmıştık yani evet Kürt Ermenidir” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “hee” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yazmıştık hehee” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “heh yani belgesi var” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “var tabii” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “bu da onun yeğeni dee” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yeğeni” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ben öyle hatırlıyorum yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “do doğru” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Cumhuriyette çıkmıştı ÖZAL’ın Ermeni olduğu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “doğru Başkanım ıhım doğru Başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “hani (anlaşılmıyor) değiliz bişey değiliz şey değiliz ama”, “şey buu olay bu yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ıhım tamam başkanım tamam” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “amaaa ciddi kararlar almak arefesindeyiz (anlaşılmıyor)” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “öyle çünkü şöyle ee zaten işte bu bu gidiyo artık yani anayasa mahkemesi savcılık” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ yada buu işte bir iki ay daha konuşuruz ben” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hı” Mustafa ÖZBEK’ in “ondan sonra vallahi çıkmam konuşmam” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ama şahsen yani sana da tavsiyem o olur konuş niye konuşuyon ne aapacaan” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hıı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “direne direne bugün TAYYİB’e nasıl konuşuyosam valla ben vatandaşa konuşurum öyle” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “kazanan diyo” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “hı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bize de diyoki ulan diyo hep iyi söylüyosunuz diyo ATATÜRK arzulusunuz vesaire ama bu herif kazanmış diyo ben kimle oynıyacam bu oyunu diyo “ dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “tabi tabi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bununla oynıycam diyo” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet B.’ın açıklaması da enteresan bana göre” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “biz o gün ordaydık başkanım işte Ahmet te ordaydı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ılımlı İslam yani size ılımlı Hıristiyan mı diyelim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ evet he” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ yani o çok enteresan” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yani ben Dick CHEYNİ ‘ye şunu söyledim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ben Dick CHEYNİ’ nin yüzüne söyledim bunları diyo”, “şi ilginçti yani hani o şeyy eee”, “o şeyide ben sordum dedim yani buuu bu dedimki Başkanı Sayın Genelkurmay başkanım dedim siz Türkiye’nin önüne sıfat yapıştırmayın diyosunuz dedim bunu yabancılar yapıştırıyo diyosunuz dedim ama dedim o yabancılar AKP yi çok seviyo dedim ne aapıcaz baktı yüzüme”, “ben yabancılara dedi Dick CHEYNİ’nin yüzüne söyledim bunları dedi hükümeti dedim oraya (anlaşılmıyor) yani böyle hani şey baya bii biz yedi sekiz dakka konuştuk e şeyde başbaşa” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bu arada o gün böyle ART izlemiyorum diyen yoktu Başkanım yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet şeyde İ. B.’ da dışarı çıkmış ıı işte basın mensupları şey yapınca falan ART temsilcisi kim demiş falan” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hım yani hepsi yani şeyy yani herkes izliyoruz diyodu yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Mehmet Ali BİRAND’ ın bile ilgisi büyükmüş Ahmet ‘e” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “öyleydi beraber” “Ahmet le ben tanıştırdım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bir iki programa katıldı böyle orda bana çok ağır eleştirdiler dedi Ahmet te orda düzgün cevap verdi dedi yani o tür şeyle törpüledik dedi Ünal İNANÇ’ a takılmış o” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “iyi Ahmet ee iyi kötü iyi yetişiyo heralde” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “iyi yetişiyo başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “yavaş yavaş evet” dediği, , M.Ali BALBAY’ ın “yetişiyo başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “sizler onlara abisi olarak” dediği,

Tape No:5047, 10.06.2008 tarihinde saat: 15.49 da Akın isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “iyi iyi burda cevap bekleyen birkaç kişi var ben onlara daha durun durun diyorum , bir Mustafa ÖZBEK kahve içmek istiyor, Demirel tekrar bir haber verin dedi, Demirel ‘i falan artık şey yapmakta direk kendisi konuşsun zaten değil mi bunlar hani……”, “abi Sezer alem adamdır yani biliyorsun, tanımadığı isim çıktımı telefonu kapatır abi” dediği, Akın ‘ın “e Sezer’e sen şeyi verebilirsin yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “anladım” dediği,  Akın ‘ın “yani öyle özel bir iki kişiye bu yaygın olmamak üzere” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “sen bilirsin”, “yani o şey” dediği, Akın ‘ın “direk çıktığı bir numara var ya” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “o ikinci bir numaramıydı yani” dediği, Akın ‘ın “o yeni numara” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “anladım” dediği, Akın ‘ın “ben senin cep telefonuna mesajla gönderiyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam Akın” dediği, Akın ‘ın “o numarayı tahditli üç dört kişiye verebilirsin” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam o zaman D. ve S.’e veriyorum o numarayı” dediği, Akın ‘ın “tabi tabi onun direk çıktığı numara ev numarası” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam dır Akın” dediği,

Tape No:5048, 11.06.2008 tarihinde saat: 21.57 da Emin Ç. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “abi şey İstanbul’daymış Başkan”, “o yüzden yani şey yapamamış, yarın öbür gün bir ararız yani” dediği, Emin Ç.’ nin “iyi tamam oldu” “tamam Mustafa’cığım sen  ne yapıyorsun” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “iyi abi iyi aynı…….” dediği, Emin Ç.’ nin “herkes iyi değil mi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “iyi abi iyi basının gazı ile uğraşıyoruz biraz ama o kadar olacak” dediği, Emin Ç.’ nin “oldu canım” dediği,

Tape No:5049, 13.06.2008 tarihinde saat: 17.42 de Emin Ç. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin Ç.’ nin “Mustafa yalnız bu şeyde bizim iyi bastırmamız gerekiyor ağabeycim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi” dediği, Emin Ç.’ nin “o zaman Pazar için sorayım ben sana Mustafa” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tabi tabi abi” dediği, Emin Ç.’ nin “şimdi bu iş nereden başladı tezgahlar bu Generalleri dinlediler Genelkurmayda değil mi?” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi şimdi Genelkurmayda general dinlediler”, “Diyarbakır  da Diyarbakır Savcısını dinlediler” dediği, Emin Ç.’ nin “he he” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Salim D.İ” dediği, Emin Ç.’ nin “he he” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bu Savcının özelliği abi  Fethullah GÜLEN beraat etmiş” dediği, Emin Ç.’ nin “hı hı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “berata itiraz ediyor olmaz diyor” “yeniden….. diyorlar, sonra Erdoğan TEZİÇ’i dinlediler YÖK başkanı iken”, M.Ali BALBAY’ ın “ondan sonra , e Dağlıca komutanını dinlediler” dediği, Emin Ç.’ nin “hı hı …. DİRİK miydi neydi o” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “soyadı DİRİK abi yani” dediği, Emin Ç.’ nin “Onur DİRİK miydi neydi o Onur D.” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hı hı Dağlıca Komutanını dinlediler , belli başlıcaları bunlar abi” dediği, Emin Ç.’ nin “tamam abicim sonrada bu şey çıktı işte P. olayı çıktı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “sonrada Osman P. çıktı abim” dediği, Emin Ç.’ nin “hı hı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ardından bu haftaki olaylar çıkacak” dediği,  Emin Ç.’ nin “şimdi başka var mı atladığımız hani şimdi pazara bu konuyu iyi işlemeliyiz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “enine boyuna girelim abi ama” dediği, Emin Ç.’ nin “hayır başka, mesala Tuncay ile bu CHP sözleşmesi yayınlandı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hı hı” dediği, Emin Ç.’ nin “o bugün bir yerlerde vardı, Haşim mi verdi diye şeyi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “e tabi Anayasa Mahkemesi verdi” dediği, Emin Ç.’ nin “var mı şimdi , ama orda varmı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yalnız şöyle , yada yada abi Maliye verdi” dediği, Emin Ç.’ nin “ya da Maliye yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “he bence maliye vermiştir” dediği, EMİN Ç. ın “mutlaka bence de Maliye çünkü Anayasa Mahkemesinde olması normal değil” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “zor abi değmez ki onlar bu tür şeylerle oynamazlar yani şey olarak, ama Maliye Maliye vermiştir yani” dediği, Emin Ç.’ nin “evet sonra Baykal Abdurrahman Y. zirvesi yalanı hikayesi Danıştay……” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi” dediği, EMİN Ç.’ ın “ondan sonra SEZER’li yemek, belki onu da dinlediler çünkü o yemeğe giden hiç kimse sızdırmaz böyle bir olayı” dediği, M.ALİ BALBAY’ “evet” dediği, EMİN Ç.’ ın “belli ki dinlediler ve hemen medya kapıda bekliyordu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “kapıda bekliyordu abi” dediği, Emin Ç.’ nin “dimi abicim başka varmı aklına gelen böyle bir şey Mustafa yani Pazar için artık soruyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam abi” dediği, Emin Ç.’ nin “bu işi çok iyi irdelememiz gerek” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam abi , bu faşizim abi makkartizim  yani” dediği, Emin Ç.’ nin “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bu hitlerin……” dediği, Emin Ç.’ nin “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “karşı  tarafı sustur abi yani  konuşma” dediği, Emin Ç.’ nin “evet evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “işte Binali YILDIRIM’ı da söyleriz konuşmayın o zaman dedi” dediği, Emin Ç.’ nin “he he” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ondan sonra Cemil ÇİÇEK’i söyleriz o da dedi ki yav bu telefonları dinlenmiş olanlar doğrumu yanlış mı açıklama yapsınlar dedi , ulan ibne sen mesala şey değil ki , doğrumu yanlış mı olayı değil ki telefonun dinlenmesi” dediği, Emin Ç.’ nin “evet doğru” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yani hükümetin tutumu dinleyenlere devam edin aslanlarım havasındaydı” dediği, Emin Ç.’ nin “hı hı” dediği, M.ALİ BALBAY’ın “iş te Binali YILDIRIM dediğim gibi konuşmayın o zaman dedi” dediği, Emin Ç.’ nin “öyle değilmi tamam abicim tamam oldu, Genelkurmaydan başka bir şey varmı , bu General takımından falan filan” dediği, M.ALİ BALBAY’ın “abi General takımından iş bu” dediği, Emin Ç.’ nin “bir tane işte bu Minür bilmem ne” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet bu Elektronik sistemler komutanı” dediği, Emin Ç.’ nin “Tuğgeneral” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hı hı Elektronik sistemler komutanı dinlendi birde Dağlıca Komutanı dinlendi” dediği, Emin Ç.’ nin “Dağlıca tamam” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tabi bunlar açığa  çıkanlar” dediği, Emin Ç.’ nin “açığa çıkanlar  tabi hikaye o tabi yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “açığa çıkanlar abi yani”, dediği, Emin Ç.’ nin “hı hı  tamam Mustafacığım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “durum budur yani” dediği, Emin Ç.’ nin “tamam abi bu konuyu iyi irdelememiz lazım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “gireriz abi gireriz abi” dediği, Emin Ç.’ nin “tamam canım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bunlar psikolojik savaş yani, her yöntem mübah diyorlar o. çocukları” dediği, Emin Ç.’ nin “tabi tabi ve hakkaten vuruyor yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “……ağabeycim” dediği, Emin Ç.’ nin “tamam canım” dediği,

Tape No:5050, 14.06.2008 tarihinde saat: 18.21 de Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Ha şeyi, ben hani baya bi sağ, solla hani bir kaç şeyle konuştum şimdi, şey yani, büyük ölçüde sağlam bi iki üç kanaldan aldığım, Abdullatif ŞENER arkasında sizin şeyini taşıdığınız kişi kesim yok” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yok hı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “O yok o yok. Şey var diyolar Rıfat H. var. ŞENER’le çıkıp onla olmuyorsa ben yapim diye çıkacak diyolar.” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Sizin o arkasında olabilir dediğiniz kesim önce Turhan ÇÖMEZ ‘i iki ay denemiş” “Sonra bakmış dönmüş Turhan ÇÖMEZ 'e senin olmayacağını görüyoruz demiş”, “O da bütün Anadolu programlarını falan iptal etmiş.”, “Bunu ama dediğim gibi çapraz bilgiyle aldım böyle hani bir iki sağdan soldan konuş”, “Bilmiyorum size neler geldi ama hani büyük ölçüde sağlam diyeceğim bilgi bunlar Başkanım. Yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Gayet güzel” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Özeti bu” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Bizimle ilgili ne gibi şeyler var acaba” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şimdi bi defa genel şey yani birleşilen tekşey bi tek orası kaldı. Genel şey o yani bi tek orası kaldı. İşte biraz başkenti sayıyorlar, o çevrede şey var falan diyolar ama ana şey o. Genel ne bileyim mesela iki yıl önce falan o sizinle konuştuğumuz hani bir iki kuşkular muşkular vardı. Onların tümü dağılmış yani tümü dağılmış onların yani. Tümü dağılmış ve şey diyolar yani eee bu noktaya da gelmişler. Eee diyolar Anadolu insanına gideceksek Dini bu AKP'nin elinden alarak gitmek lağzım. Bunun için de Dini tamamen dışlayıp siyaset üretmek mümkün değil. O da bizimdir diye birşeyler yapmak lazım diyolar.” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hıımm. Evet.” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “şey yaparız başkanım hani bi konuşuruz genel şey bunlar, yani bu” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “O da enteresan” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet. Ve şey en ufak kuşkuları yok yani bu kapanmadan kimsenin yani kesin ne olursa olsun diyolar yani hani” “Bu iş oraya gidiyo artık diyolar. Bu konu zaten bir iki üç aydır böyle biliyosunuz. Ama daha bi artık hani bilenmiş etmiş durumda” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “GÜL’le ben bi görüşeyim diyodum o zaman görüşeyim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yapın tabi Başkanım, yani iyidir...” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hani ben Hasan için görüşcektim de” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı, Hı hı. İşte o arada temel atılırken bile bi Başkanım hatırlarsan hani ben bi kaygımı söylemiştim size” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yaptırmayı bilirler çünkü tamamen kendi adamlarını vermek istiyorlar bu sektörü” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Tamamen Yahudilere vermişler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Kendi adamları bu, onlar da adamları başkanım ya” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Bunlar da yahudi canım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tabi yani. O. çocukları afedersin” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Karakuvvetleri komutanı Yahudiye gitti diye onun yaptığı da ayrı konu ama onu sen teffut koycaksın perde girsin, sen onunla her türlü al ... ANLAŞILMIYOR) ver külah işe giriceksin yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Bunlardan her türlü rezillik” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “Herşey her şey beklenir” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “K. beklenebilir yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Her şey” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Herşey evet herşey her şey” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Herşey başkanım ya herşey başkanım yani ama bu şey de diyolar genel olarak yani bu ayrışmanın olması iyi diyolar” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Zaten bu hesaplaşmayı yapıcaktık diyolar yani hesaplaşma dediğim hani manevi siyasi anlamda hesaplaşma böyle hani zaten bu olacaktı diyolar, şimdi olması iyi diyolar yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Bu, zaten bu şeyde bilemiyorum tabi şey nedir parti kapanıpta efendim bunların bi takım şeyleri açıklanmazsa bence hiç iyi değil” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Haklısınız yani genel şey de o, diyolar zaten hani bu kapanacaktı ondan sonra yine bunların iktidarını bir zemin hazırlanacaksa” dediği,  Mustafa ÖZBEK’ in “Hiç gerek yok” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bu süreç olmaz olsun diyolar” dediği,  Mustafa ÖZBEK’ in “Evet evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ben tam şeyine de varamadım hani belki de öyle bir plan, plan da vardır bilmiyorum başkanım yani AMA KAPANCAK ARDINDAN DA DİYOLAR HİÇ BİR ŞEY YAPILMİCAKSA” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet. Tabi bizim hareket tutar. Tutar da şey başına adam bulmak lazım” “Şimdi mesela benim bu sene başladı süreç. Yüzotuzbin işçinin toplu iş sözleşmesi var” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Şimdi ortada dururken parti bilmem neyi diye ortaya çıkarsan bi defa öttürürler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İşte ben o gün görüşmede de söyledim başkanım sizin ana gücünüz bu başarınızdan geliyo” “bu başarınızdan geliyo yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Otuzyedi yıl hizmet verdiğim bir kitleyi” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “Tabi gücünüz o başarınızdan geliyo başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in Bu gazete sütunlarına taşınır ben nasıl gelicem o zaman Türkiye’de “ dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Derler yani, derler, şimdi yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yani biz ne Rıdvan B.’ız) ne de Süleyman Ç. ne de ...ANLAŞILMIYOR)” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ama gücünüz oradan geliyor başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hah, yani Rıdvan B. buraya şimdi bir şey bulacağız, birini bulacağız” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Rıdvan B. kaç yıl kalmış siyaset sahnesinde, en çok on yıl. Şimdi var mı yok. Niye çünkü hayat bir çizgi Başkanım yani, o çizgiyi bi yerde kırdırdın mı bitiyo” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Bitti” “Yaşar Hacı S. nasıl?” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Başkanım ben o hani profösörlerden” dediği,  Mustafa ÖZBEK’ in “Lider yok dünyada hiçbir lider yok peki napıcaz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Çok iyi konuşuyo ama böyle yani, hani güzel şeyler söylicekmiş gibi düşünüyosunuz mesela diyoki; Pilavki üzerinde kurufasulyeyle güzeldir. Yani biz de biliyoruz ama yani hani başka bir şey demesi lağzım ben çok samimi buluyorum çok iyi ama insanlar bundan olur demez yani mesela işte” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hasan Hoca?” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İşte Hasan Hocayı da o da sonuç olarak Profösör Hocam yani, Başkanım yani”, “Yapcak değiliz yani, yapcak değiliz. Eğer siz girdiğinizde yani, İşçisini yüzüstü bırakan yarın Türkiye de bırakır dediniz. Eğer siz hani şu aşamada yani hani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “En büyük korkum o en büyük korkum o. Yani şimdiye kadar dedirmediğimiz lafları dedirecez” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “E denir yani. Sonra bir şeye soyunacaksınız, tamam yani o belli yani belli bir siyasi, şey tamam ama şuanda diyelimki siz hani belli bir mesleki karşılık olarak düşünürsek, bir anlamda ORGENERAL SEVİYESİNDE BİR GÖREV YAPIYORSUNUZ DİYELİM, SİZ DİYOSUNUZ Kİ BANA Bİ BİN BAŞI ÜNİFORMASI GETİRİN DİYON” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Doğru” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Peki Hasan, bu iş tabi çok isteme işi yani çok istiycek bunu yapan kişi, yoksa hani bu iş ucundan yapılmaz zaten, mesela Hasan Ü. istiyo mu yani?” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ufuk S. söyledi bana, ben de bi anlamada işte sana bıraktım, sonra şey yaptı Ya Hasan hocayla olmaz böyle böyle dedim falan ben sana demedim mi dedi söyleme diye dedi falan dedi öyle kaldı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ Onu, Ufuk’u tekrar ben mesela doldurabilirim ama Hasan Hocaya çok şey olur saldırı olur” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Malum bildiğin konudan dolayı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı tabi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Zevcesinden dolayı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı tabi tabi biliyorum onu” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ Söyledin mi, hemen onu söylüyorlar inan bak. En yakın çevremiz dışarıyı bırak” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “En yakın çevremiz onu söylüyo. Valla bu sefer de onu mu savunacaz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Çünkü başkanım şeyi de oturmuyo, hani biz nihayi olarak işte Atatürk'ün o tanımını diyoruz hani Türkiye Cumhuriyeti'ni kuran Anadolu halkına Türk denir”, “Ama harbi bi de Türk yönetsin diyoruz. E çıkarıyoruz birinin karısı Yunanlı yani şimdi yani, hani kendi törelerimize de ters düşer” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani iç söylemimize, dışarıya da öyle denmez ama başka türlü ifade edilir bunlar ama İç söylemimize de ters düşer bu” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yüzde yüz. Yüzde yüz ters. Yani kaç gündür yani ikilemdeyim. Dün teşkilata açtım bu konuyu, yönetime, yani ya bırakmam lazım dedim sendikacılığı ya da ikililik, oop dediler hepsi ayağa kalktı” “napıyosun başkanım, bu teşkilatı batırmak mı istiyosun? Hani sen gidersen batar dediler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şimdi şu nedenle batar başkanım, herşeyi iyi kötü rayına oturmuş memleket olursa batmaz ama o kadar çok şu anda düşmanı var ki Türk Metalin” “Gıdıklarlar hatta çünkü teşkilat şimdi yüzkırk yüzellibin işçiyi, yüzlerce binlerce temsilci inan ki yani sizin aranıza bile ne bileyim iki üç sokmuş olabilirler böyle onlardan birini öne çıkarıp ayrıca desteklemeye kalkıp ele geçirmeye bile kalkabilirler” “Çünkü öteki kurumlarda yaptılar bunu Başkanım” “Yani bu yöntemle işte Türk Eczacılar birliği” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “bizde oturmuş bi sistem var”, “Yani bizdeki sistem kesinlikle gevşemez çünkü bir saygıya sevgiye dayanan otorite var. Mesela yönetim ben geldi, Mali sekreter geldi arkasından efendim teşkilat sekreteri geldi onlar bi arka masaya oturur. Geldi başkanvekili Mali sekreter kalkar öbür tarafa, o kalkar yani bizdeki iç şey budur” dediği M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı, yani yazılmamış bir Anayasası var yani”, M.Ali BALBAY’ ın “yazılmamış” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yani herkes makamına göre birbirine yer verir ve ona göre konuşur yani. Bu sistemi de ben otuzyedi yıldan beri kurdum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı tabi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet Sonra beni mutlak başkanları olarak severler ama bi de ağabey olarak severler” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Çalışma şeklimi bilirler, şeyimi bilirler mesela ...Anlaşılmıyor) zaman zaman hala yeni,başkanım diyo vallahi senin tempona ben dayanamıyorum diyo”, “Bu benim Haydardan küçük iki yaş. Ben çalışıyorum da eşek gibi çalışırım ben işimde”, “İşte şimdi adam bulacaz adaşım ne yapıp yapıp birini bulacaz. Şimdi bu da bilâder ağaç şey değilki şuraya bilmem ne alıyom personel” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ Değil tabi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Çok enteresan bir şey” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani öyle birşey olacakki bir; geçmişinde gram ee kir olmicak iki; kişiliğinde en ufak bir zedelenmişlik olmicak yani, bir anlamda resmen bir pilot arar gibi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İşte o sokaktaki insan bizden dicek yani. Adam terli sümüklü gelip sarıldığında sarılcaksın sen de yani hani bir şey yok yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet. Öyle. Malesef öyle yani onu Devlet BAHÇELİ gibi BAYKAL gibi adam yapamaz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yapamaz yani” dediği, Mustafa ÖZBEK ‘ın “Yapamadı nitekim de yapamaz değil yapamadı. İşte durum ortada” “Dün Hulki, KANATOĞLUNU konuşturdu imkânının oldu dinledin mi bilmiyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “dinledim dinledim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yani adam bütün çıplaklığıyla, ben ilk defa o kadar ciddi dinledim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Her şeyi açıkça ortaya koydu, hatta dava açılırsa MHP de kapatılır dedi”, “Anayasa Mahkemesinin görevi onun görevi hepsinin görevini saydı adam” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Saydı tabi saydı” “İşte mesela bu KANADOĞLU'nu başkanım ben biliyorum yani hatta bana hissettirdi, geldi bana hissettirdi, CHP aday yapmadı ya çünkü güçlü adam, BAYKAL güçlü birini istemiyo. KANADOĞLU’nu milletvekili adayı yapmadı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Allah Allah Demek bana o söylediği de hikaye o zaman” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “O farklı olabilir yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ah ah bi aday olsun, vallahi öyle dedi bana ah ah sen bi adaylığı kabul et sen ah” “Tabi doğru. Vallahi doğru yani. Bu KANADOĞLU filan çıkabilir mi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “KANADOĞLU başkanım yani şey istekli yani bence oturalım mı bi gün” Mustafa ÖZBEK’ in “Vallahi oturalım. Yani şu ay sonu gelmeden oturalım da. Hayır ben inan ölümüne destek verecem bu harekete” “Çok ta oy toplarız”, “Vallahi çok oy toplarım. Ha milyonlarca oy toplarım bak ama işte birini çıkarıp şey yapmamız lazım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ama sizin işte çıktığınızı o kişi öyle birşey olmalı ki yani helal olsun da denmeli, eğer o kişi güven vermezse bu sefer siz de yara alırsınız başkanım açık söyleyeyim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “E napıcaz o zaman” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani önerdiği de bu derler yani hani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Valla birini çıkaracaz yani ben çıkmayacağıma göre, sen çıkmayacağına göre. Sen çıkan?” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Başkanım benim de Cumhuriyette yani ama inanın usulen, şey söylemiyorum bu İlhan abi iki kişinin üstünde gidicek bu gazete diyo Mustafa BALBAY diyo İbrahim Y. diyo. İbrahim hiç eli kalem tutan bi arkadaşımız değil” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani nihayi olarak konuşunca herşeyi silah yeniden başla, ben de yapabili, yani yapıcamı da inanıyorum yani ama benim de yüküm bu. Ama böyle şey olacak yani şimdi böyle hepimizin destekledik, hemen orda onun bi şey bulması lağzım toplumda yankı bulucak bir kişi ben de inanıyorum yani alır götürür yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Toplum hazır ŞENER’e menere gitmez” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Gitmez zaten öle diyolar yani şey bu Abdullatif ŞENER’le olmicanı etraftan diyelim olmuyo vesaire dedikten sonra Rıfat H. da o zaman ben çıkayım diyecek yani önce o arkasından kendisi gelecek diyolar yani. Pek çok kesimden böyle şey aldım ben”, “BAYKAL’ın Cumhurbaşkanı olursa desteklerim dediği kişi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “He” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ne bağı var tek bağı şey işte” dediği,  Mustafa ÖZBEK’ in “Çeçendir” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Başka hiç birşey yok yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ Vallahi biraz düşünelim yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Düşünelim başkanım şimdi KANATOĞLU güven veren biri yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Demirelin de adamı bu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Değil adamı değil bu kendinin adamı, bu şey düzgün bi tip ben iyi kötü tanıyorum yani sürekli konuştuğumuz ettiğimiz biri, kimi programlardan sonra arar yani öle bi HUKUKUMUZUN OLDUĞU BİRİDİR yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Bak bide düşünelim başka alternatifler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam tamam” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yani işte Hocayı her iki hocayı da, hocanın biri defolu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Mesela o şey Ufuk S. nasıl olur” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İşte ÇİLLER’in yani işte o dönemde gelen” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hem ÇİLLER’in hem de şey Alevi derler ona” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet öyle ama yani keşke onu da iyi taşıyabilse” dediği, Mustafa ÖZBEK ’in ”Hıı, banka manka hikâyesi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani ha onu da iyi taşıyabilse şey değil, sorun değil. Onlar hep denediler DYP'de mesela denedi o genel başkanı adayı olmayı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yani ya sakalı kescez ya bıyığı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yok ikisini de kesmeden” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hani öle derler ya, sakal” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Biliyorum, biliyorum başkanım biliyorum” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Gene düşünelim sen KANADOĞLUYLA bi şey yap görüş” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bi temas bi konuşayım başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “İma edebilirsin yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Belki de bi lans ederiz böyle bi şey yaparız falan” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “kitle nihain de misali büyürüz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam başkanım tamam. Bi temas kurar sonrasında size tekrar sizi ararım ben” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Konuşması falan güzel adamın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Düzgündür yani hiç yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yani mitinglerde de konuşabilirse mesele yok” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hoş Demirel konuşarak mı aldı mitingte” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hiç yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “konuşmayı bilmiyodu DEMİREL” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Vallahi bak, atmışbeşlerde atmışdörtlerde atmışüçlerde konuşmayı bilmiyodu” “Bi başkanlar kurulu var İstanbulda ya bizim güzel de şey oldu. Üç aydır maaş ödeyemiyo altıyüz elli iki oturdu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hıı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yani biz çağırdık fabrikanın önüne şöyle fabrikayı işgal ettirdik oturtturduk ondan sonra adam bilmem de bu yakada var beşyüz kişi ona oturtturduk” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ondan sonra, şimdi ona çalışıyorlar bakalım. ha orda da bütün işte hergün bir bölge yemek getiriyor, İstanbul bölgesinde dört beş şube var işte haftada bir yemek düşüyo birine e ay başı geliyo bu şimdi bu başkanlar kuruluna gerekli şeyleri yapacaz” “çocuklara da gerekli şube başkanlarına talimatı verecem hani her yüz, ellibin işçinin yüzü, ellisini atıyorum yüzden onarbin lira toplatalım bir tirilyon eder efendim işte birer miyar dağıtalım onlara altıyüzellimilyar” “efendime söyleyeyim, gerekirse işçinin de verelim şeylerini. İşte her ay böyle götürelim her ay para toplanmasa o zaman şeyden verecez yani bütçeden verecez. Orda böyle bi sıkıntımız var yani” “On ayda bi bir trilyon ver önemli değil onlar yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ama şey tabi işte mesela her an herkes böyle bakmıyo işte yani öteki sendikalarda falan yani işte bi yerde böyle birşey varsa genelde” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Valla hiç kimseye duyurmadık”, “Dedik ki bak duyulursa birde bilmem şunun bunun da kesilir bi takım temasları var”, “Hani netice alamazsam bunu biz televizyonda yayınlicaz ama” “İstiyo da zor durumdalar aileden şey var”, “İçten bozuk” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İşte o kötü Başkanım, o iş oraya girdimi iflal olmaz şey olmaz” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Mutlak mutlaka, ondan biz yani şey yaptık” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “O felaket yani aile girdi mi, malesef Türkiyede aile şirketleri elli yıl yaşıyo diyolar elli yıl içinde profosyonelleşemezse batıyo diyolar” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Bak Koç, Koç ta büyük sarsıntı geçirdi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Vehbi Koçtan sonra, Rahmi KOÇTAN sonra da sarsıntı geçirdi”, “Yani Mustafayı istemediler.”, “bacıları falan istemedi”, “İnan falan işin içinde  ama sonradan bir yol buldular yani”, “sonradan bir yol buldular, hani öyle de bi şeyimiz var da önemli değil o”, “Yani o da her türlü tedbiri alındı herşey yapılır yani. Ama burası çok önemli burda işte ay sonu geliyo ayın altısında da şey var toplantı var” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı evet, altısında birşey demek lazım dediğiniz gibi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ ın “Tabi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “İnsanlara birşey demek lağzım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “E parti kuruluyo desek bile kiminle diyecekler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “kiminle diyecekler” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ya da parti kuruluyo diyecez, bırakacaz. ” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Gene aramaya devam edecez yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hıhı, peki bu ekip şöyle şey de olabilir mi başkanım yani yüksek sesle düşünüyorum, arkadaşlar parti kuruluyo yani bu anlayışla bi parti kuruluyo” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “başında kim olsun biz şu şu insanları düşündük ettik, kapalı bi toplantı olacağı için ne diyosunuz yani bi ne bileyim iç oylama yapsak, iç neler ya da on kişi sayın diye bi liste yapsa herkes” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Dönerli Başkan yapsak” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Türkiyede o tutmuyo başkanım ya dönerli başkanlık” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “biz başlatırız yani en azından” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Onu da tartışalım o da konuşulsun ama bi sonra bi bakarsın sonra hiç beklemediğimiz isim de önerilebilir yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Tabi tabi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Ve haketten” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Bu işin bu işin lideriysem ben hiç bi zaman bu şey bi Hasan hoca gile dedim yani bu işi götürürsem bi seçimlik ben götürebilirim yani şuan ki şey o Hasan hoca olmaz dedim bir Hasan’a söyledimbaşka hiç kimseye ben bu işin başındayım ama millet kendi yakıştırıyo yani ÖZBEK olsun falan filan diye, bunu çıkar söyleriz orda. bu hareketi getirdik ama kimi öneriyosunuz kimin liderliğinde gidecek bu siyaset ben sendikacıyım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Burda görevim var sözleşmelerim var şunum var bunum var” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Veya işte başka bi uslupla söyletecez bunu yine söyletecez ben değil de” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “En münasıp şekilde kim olacak bu işin lideri” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Mesela sen de kendini hazırla buna, bir kaç arkadaşımıza da söyleyelim onlar da hazırlasın çıkılsın konuşulsun”, “Şöyle olsun, şöyle olsun, şöyle olsun diye yani bi yol bulacaz inşallah” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bulucaz bulucaz” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “başka çaremiz yok” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Bulucaz bulucaz. Tamam, başkanım KANADOĞLUYLA bi konuşayım ben yani ben yoklarım ben onu” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “İyi olur” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yani yoklarım. Onun gözünde kimler var kimler geliyo onu da sorarım yani nedir bu kadar gerçekleri söylüyosunuz tamam ama işte ee olması gerekeni de yani kimde olabileceğini de ne düşünüyosunuz diye de şey yaparım sorarım yani konuşurum” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Yoksa Tuncayı getirek, Hı nasıl olur” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “O o bilse nasıl olucaksa kavga etmesini bilir ya başka birşey bilmez geçenlerde yine Mehmet Ali B. almış bunu karşısına Nazlı I. falan konuşturmuş tartıştırmış” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Beni çağırdılar yani karşısında sen konuşurmusun, dedim medyanın önünde gerek görmüyorum dedim ben söylicemi söyledim dedim yani ne gerek var değil mi başkanım hiç yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in Tabi canım niye muhatap olasın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hiç yani hiç yani ben söylicemi söyledim dedim yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “O kadar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Söylicemi söyledim, peki Başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Tuncayın seviyesine de düşmen de hiç iyi olmaz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hiç yani hiç gerek yok yani hiç dedeğim gibi söylicemi söyledik yani hiç o kadar” dediği,

Tape No:5051, 15.06.2008 tarihinde saat: 22.38 de Cüneyt A. ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “yani genel şeyi bu yaz anlaşılan yine şey olacak yani Yaşar paşa ile ilgili bir sürecin benzeri İlker paşa ile olacak yani” dediği, Cüneyt A.’ nın “amam gazeteler İlker’i savunuyor be” dediği,  M.Ali BALBAY’ ın “peki o noktada iyi abi be bir kere Doğan grubu şeye gelmiş be abi bir kere bu çok önemli  sizde söylüyorsunuz ya” dediği, Cüneyt A.’ nın “tamam canım ben sana söylüyorum, onlar tamamen zaviye değiştirdiler çünkü gördüler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ vaziyeti” dediği, Cüneyt A.’ nın “bir onu gördüler birde, herif iniyor, onu gördüler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bir de onu gördüler tabi” dediği, Cüneyt A.’ nın “eşek değil bunlar ama bir de tehlikeyi gördüler” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet” dediği, Cüneyt A.’ nın “ abicim onun yolu yok asker yapmıyor işte al ama yargıya ne diyeceksin yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hiç” dediği, Cüneyt A.’ nın “yani yolu yok, asker ben İlker’in şey olacağını sanmıyorum ya”, “tabi makul köşe yazılarından falan bahsediyoruz, hepsi şey yani koruyorlar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “koruyorlar” dediği, Cüneyt A.’ nın “evet evet koruyorlar”, “e yani ne olmuş gitmişte ağlama duvarında durmuşsa diyenlerde var” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bir de abi şey abi ağlama duvarında , hakkaten tamam ağlama duvarında durmak eğer suç ise, bunlardan Amerika’ da ödül almak suç değil mi” dediği, Cüneyt A.’ nın “canım yav saçma sapan işler yani ama bundan Taraf maraf  gazeteleri Askerin ağzına s… için, daha doğrusu şimdi bütün çaba şu benim gördüğüm, askeri, askerin yargıyı tahrik ettiği” “o olmayacağını biliyorlar ama şunu hani eğer oturtabilirlerse, dünya kamuoyuna asker yargıyı işte dümenledi, kendi müdahale etmiyor ama , yargı s… ağzına filan falan” dediği, Cüneyt A.’ nın “………….anlamıyorum ki, sonra ne komik şeyler o ikinci başkan bilmem ne hastasıymış raporunu…..” “ama bütün hikayesi, bu yargıyı askerin dümenlediğini kabul ettrimeye çalışıyorlar öyle görünüyor” “evet ama peki bütün dünya da sormaz mı asker bunları idare etti  bunlar niye uydu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “birde bu Anayasa mahkemesinin aldığı hangi karar Avrupa nın hukukuna ters” dediği, Cüneyt A.’ nın “ters değil ki” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “işte onu diyorum abi hangi karar ters” dediği,Cüneyt A.’ nın “ ……bütün Avrupa şeylerini teyit ediyor” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi yani” dediği, Cüneyt A.’ nın “ben yani Askerin İlker’i harcayabileceklerini sanmıyorum, asker gene şey İlker gene Genelkurmay başkanı olacak” “ama didikleyecekler tabi her seferinde” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “didikleyecekler abi gagalayacaklar” dediği, Cüneyt A.’ nın “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ gagalayacaklar biraz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “başka bir şey çıkarta bilirler mi bilmiyorum haziran ortasındayız” dediği, Cüneyt A.’ nın “bilmem ki abim yani kapalı kapılar arkasında neler var dosyalar nerde kim de bilemezsin ki” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “mesela bu ziyaret 4 yıl önce olmuş” dediği, Cüneyt A.’ nın “e yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “diyor ki o zaman vakti değil di diyor” dediği, Cüneyt A.’ nın “şimdi işte tam zamanıdır diyorlar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hı hı” dediği, Cüneyt A.’ nın “adamı harcamak için depo etmişler bilgileri, ama ben tutmadı gibi geliyor” dediği, M.ALİ BALBAY ’ın “tutmadı bence de tutmadı” dediği, Cüneyt A.’ nın “yani Ertuğrul filan çok savunuyor” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hı” dediği, Cüneyt ARCAYÜREK ’in “onlara da gelmiş yayınlamamışlar” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet” dediği, Cüneyt A.’ nın “yani biraz dikkat çekici bir şey bu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “yani bilmiyorum gene tabiî ki ……..son zaman diyorum ya işte gene tutulacak şey gurup Aydın grubu daha sağlam” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “yav……..inanılmaz o ney o Ciner miner, Kara mehmet’e kesinlikle yarın satar vallahi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi burda bu grup, grubun genleri ruhu şey Aydın DOĞAN grubunun …….çağdaş yaşam” “bir kampanya düzenliyorlar baba beni okula göndersene , yani iyi kötü bu yola çıkıyor” dediği, Cüneyt A.’ nın “tabi ama hepsi de şey yani devrimin yanındalar Atatürk ‘ün tarafındalar yani” “kabul etmek lazım tabi yani öbürlerine göre çok daha düzgün” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Ciner’e falan filan , Kara mehmet’e hiç itibar edilmez berim kanaatim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “Ciner’e eh biraz , ama yani ikisi felakettir.satarlar hemen” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “yani bakalım neyse şu imparatoru  görelim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “onu görelim” dediği, Cüneyt A.’ nın “ne yapacaklar ya hiç bir şey olmaz ya , bu adam toplamakla ya Albay sana hep söylüyorum” “geçmiştir modası Cumhuriyet tarzı hiçbir gazete çıkamaz ancak İbrahim gibi hıyarları başka yerlerde korlarsa ha.. bu gazetenin götü sikilir. Ancak söyleyim sana, ya nedir bu gazetenin hali ya , bak Allahını sever sen ya gene var ya” “hayır bırak bırak iyi oluyor iyi, biraz bi şey olsun şu İlhan’la bir yan yana gelsek özel” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “çok iyi olacak” dediği, M.ALİ BALBAY ’ın “sağlığı genel olarak iyi abi ya” dediği, Cüneyt A.’ nın “he” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “sağlığı iyi İlhan abinin” dediği, Cüneyt A.’ nın “yok yok iyi tabi canım” “artık yavaş yavaş bu işlere müdahale etmelidir” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “bu böyle gidermi abi, abi Hikmet ne yapıyor ya” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “abi onda bir ses yok bir gidiyor bir geliyor yani bir Anadolu yapıyor, işte efendim bir Akçay bir kaz dağlarının etekleri” “birde İlhan abi döndü artık ya” dediği, Cüneyt A.’ nın “çocuğun umutları gitti” “…………..b… Hikmet biliyormu acaba adamın kalbini yeniledik” “yani 15 sene daha yaşar ha” “ ben bunu söyleyim ulan kalbini yeniledik adam 15 sene daha başımızda Allah razı olsun deyim” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “çok doğru” dediği, Cüneyt A.’ nın “yemin ederim öyle oldu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “peki abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “peki canım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Allah kavuştursun diyelim abi” dediği, Cüneyt A.’ nın “bekarlık hayatıma döndüm ağzına s…., dur bakalım peki canım” dediği,

Tape No:5054, 24.06.2008 tarihinde saat: 19.55 de A.N.S. ile yaptığı görüşmede özetle; A.N.S.’ in “şimdi şeyi okudum da bu Fikret B. in yazısını sanki açılan dava konusunda görüş bildirmişim gibi GÜL le ilgili”, “başka bir şey çağrıştırmak istemiş o bilerek ve bilmeyerek ben onu söylemedim hatta dolaylı dokundurdum” “sanki görevden sonrada sorumsuz dokunulmazlık devam ediyormuş gibi izlenim yaratmış o ben aksine yani bu görevden önce işlediği suç için elbette yargılanacaktır bu” “öyle bir izlenim varda kendisine de açmak istemedim ben yani tam (anlaşılmıyor) söyledim ben o başka anlam çıkartmış bilerek veya bilmeyerek bilemiyorum da bir bakarsan şimdi onu bir düzelti ver kendisi ile konuşta” “kendisine de açsam mülakat yapmış gibi şey ediyor telefon konuşmalarını yazıyor sevmiyorum da onu” “şimdi baktım şey dava ile ilgili değerlendirme yaptı diye ben aksini söylemek istedim aslında” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hıhıh yani görev süresi bittikten sonra yargılanabilire getirdiniz” dediği, A.N.S.’ in “hayır ona getirmedim efendim nemünasibet işte sizde yanlış değerlendiniz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ha hayır ben öyle okudum o zaman” dediği, A.N.S.’ in “hayır o öyle izlenim yaratmak istiyor hayır ben nerdeyse dedim sorumsuzluluğu görev bittikten sonrada devam ettirecekler anlamında söyledim” “tamam mı şey yanlış anlamış bu bilerek veya bilmeyerek” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ha  tamam tamam” “anladım nasıl yapalım ben Fikret’le konuşurum yani o sürekli temasımız olan bir arkadaşım” dediği, A.N.S.’ in “a konuşursun o nedenle kendisine açmadım çünkü şey telefon açıp şey onu da sevmiyorum da” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “biliyorum efendim” dediği, A.N.S.’ in “yanlış bir şeyi var değerlendirmesi var aksine o göreve başlamadan önceki işlediği Allah aşkına bunun işte kural yok diye Savcıda kural yoksa özel kural yoksa genel kural nedir  görevden önce işlediği suçlardan Yargılanır” “görevdeyken bile kişisel suçlardan Yargılanır” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hıhıh anladım efendim” “anladım efendim anladım” “anladım efendim tamam” dediği, A.N.S.’ in “şey etmiş ters hani etmek istemiyorum şimdi baktım ben” “onu bi düzelttir bi sanki efendin şey sonunda yargılar gibi yok nemünasibet efendim göreve başlamadan önceki suçlardan Yargılanmaz olur mu benim kişisel kanım bu” “ters bi şey yaratmış o izlenim” “şeyi etkileyecek bir değerlendirme yaptıysa görevi bittikten sonra yargılanır nemünasibet diyelimki bir trafik kazası yapsa araç kullanırken yargılanmayacak mı” “şeyetti rahatsızlık verdi bilerek veya bilmeyerek anlamamış anlasa doğrusunu  yazardı …(anlaşılmadı) bakın sizde de öyle bir izlenim yarattı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “hayır ben öyle okudum acaba felan dedim” dediği, A.N.S.’ in “tabi o öyle şey yaratıyor hayır doğru değil yani bi ses çıkarmayayım dedim bi de huzursuz oldum hadi dedim  ….(anlaşılmadı) hiç olmazsa” “nerdeyse espiri yaptım ben orada yani nerdeyse dedim görevden ayrıldıktan sonra dokunulmaz sorumsuz sayıcaklar dedim ya böyle saçma şey olur mu anlamında söyledim” “şeyde o sanki görevden sonra yargılanır gibi nemünasibet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam tamamdır efendim” dediği, A.N.S.’ in “görev dışındaki her suçtan yargılanır bence hele hele göreve başlamadan önceki yaptığı suçlardan haydi haydiye hiç” “hah hah şeyi de okumuyorum artık” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “yargılanmasını istedi diye başlık bu sefer başlık atar birebir böyle bir şey arzu ettiğine getirir” dediği, A.N.S.’ in “hah onu şeyidiyorum onu da istemiyorum yani tamam yarın da doldurduk bunu büyütür testiyi doldurur onu da” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ama bütün bunlardan öte çok samimiyetle söylüyorum dün bizi çok onure ettiniz efendim yani gerçekten bu gün pek çok şeyi çok kez kulağınızı çınlattık yani çok onure ettiniz efendim yani” dediği, A.N.S.’ in “görev görev saydım ben” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bilmiyorum orada beğindiniz değil mi efendim böyle tümüyle orasını bir kültür merkezi havasında artık şey yapacağız” dediği, A.N.S.’ in “çok güzelde rahat gezemedim sayın BALBAY” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “bir gün o zaman” dediği, A.N.S.’ in “çok güzel kimileriyle de şey etmekten rahatsızlık duydum doğrusu aklıma geldi ya işte üstümüze gelenler felan oldu pek memnun olmadım doğrusu o gelenlerden yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “…hiç MHP’ li AKP  çevresinden hiçbirini çağırmadım zaten ama bir tek ha  kendi yelpazemiz vardır o zaman yinede bu kadarını şeyapabiliyor insan” dediği, A.N.S.’ in “hayır gelen olmasa daha çok kalırdım aslında da şeyitmedim yani bende bekliyorlar hani haftada bir ….(anlaşılmadı)” “şeyetmiyorum yok” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “şey için ama genel bir ziyaret için böyle herhangi bir anlamda değil” dediği, A.N.S.’ in “gördüm her yerinizi gördüm çok güzel olmuş gerçekten yani” “rica ediyorum ben teşekkür ediyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “çok saygılar efendim” dediği, A.N.S.’ in “şey iyi oldu sizinle de görüştüğüm bak siz bile” dediği, M.ALİ BALBAY’ın “ben bi an evet ben  de o şeyliğe” dediği, A.N.S.’ in “hayır hayır benim söylediğim şu aynen aklımda unutmam söylediğimi nerdeyse dedim görevden ayrıldıktan sonrada sorumsuz sayıcaklar dedim hatırladın mı” dediği,

Tape No:5055, 24.06.2008 tarihinde saat: 21.36 da Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmede özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Gül için tekrar teşekkür ediyorum efendim yani güzeldi yani Askere oy Cumhurbaşkanı’ na söylediklerinizle şey oldum bu gün resimde bilmiyorum görmüşsünüzdür belki” “beraber bir resminizi birinci sayfada şey yapmıştık” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “evet” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “sizde ne var ne yok” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “hamdolsun iyiyiz ne yapalım ne yapıyorsun yarın buluşuyor muyuz” dediği,

Tape No:5056, 25.06.2008 tarihinde saat: 13.37 da Sabih KANADOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; Sabih KANADOĞLU’ nun “sağ olasın bu ceza genel kurulu kararı üzerine bugün gazetelerde yorumlar var hani GÜL rahatladı felan filan” “şimdi ben bir yorum göndereceğim” “Ankara bürosuna” “ona bir bakarsan” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “tamam” “tabi tabi tamam efendim” “tamam bakarım efendim” dediği, Sabih KANADOĞLU’ nun “hem İlhan’ ın meiline hemde …..(anlaşılmadı)” “hah “ dediği, M.ALİ BALBAY’ ın “tamam efendim” “pazartesi için tekrar teşekkür ediyoruz efendim” dediği, Sabih KANADOĞLU’ nun “canım ben teşekkür ediyorum” dediği, M.Ali Balbay’ ın “çok teşekkür ediyorum” dediği,

Tape No:5057, 25.06.2008 tarihinde saat: 17.38 da X Erkek Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X Erkek Şahsın “Mustafacığım önce tabi yeni yerinizi kutlarım” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “çok teşekkür ederim abi bekleriz abi Ankara’ ya geldiğiniz de bir kahve içimi bekleriz abi” dediği, X Erkek Şahsın “inşallah inşallah memnuniyetle şimdi seni bir süre önce konuşma bir konuşmamız olduydu o nedenle arıyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet Oktay ağabeyciğim” dediği, X Erkek Şahsın “dedimki Temmuzun başlarına doğru ben Ordu’ ya giderim Ordu’ dan Mesuduye’ ye geçerim eğer arzu edersen o tarihlere denk düşürürsen beraber bir şey yapabiliriz diye geçebiliriz oraya diye söylediğimi hatırlıyorum” “şimdi bizim orada ben her sene Temmuzun başında giderim çünkü orda bizim bir bir doğrudan demokrasi uygulamamız vardır onsekiz senedir” “o çerçeve içerisinde bir kurultay yaparız ilçe kurultayı ilçesinin sorunlarını orada konuşuruz vesayire vesayire sonrada kararlar alırız sonra onları da takip ederiz falan filan böyle bi kimsenin pek fazla farkında olmadığı bir olayımız vardır onun şey onun bir mensubu olarak ben her sene giderim şimdi bu senede gideceğim” “bi eğer vaktin var eğer ilgin var ise ayın Temmuzun altısı da dahil olmak üzere ben orada olacağım bizim açımızdan da ayın dördü ve beşi önemli olan günleridir Temmuzun”, “sen dediğim gibi eğer böyle bir şey varsa eğilimin olursa beni mutlu edersin konuğum olursun” “orada biraz birkaç gün köy dünyası yaşarsın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “ha hah evet Oktay abi” “ha hah biliyorum abi” “anladım Oktay abiciğim tamam o zaman yarın öğleyin sizi arayım abiciğim şu an ben dışarıdayım” dediği, X Erkek Şahsın “beni ara dediğim gibi ben yarın değil öbür gün belki gideceğim yani şey yapacağım ama orada olacağım Temmuzun da dediğim gibi dördü beşi orada bizim açımızdan birde altısını biz birazda silah milah atarız bide onu dahil ederiz öyle onlar bizim açımızdan önemlidir ama birde ama diğerleri müşkülat” dediği,

Tape No:5058, 26.06.2008 tarihinde saat: 20.10 da Kemal T. ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal T.’ nın “Yook bütün Türkiye Mustafa BALBAY'ın ağırlığını anladı, özellikle İstanbul’da ki adamlar anladı abi doğru mu”, “Ya seni sevmeyen ölsün dicem gidenler Cumhuriyet ailesinden gidecek abi o yüzden bunu söyleyemiyorum ya. Nassın abi Yağmur nasıl Deniz nasıl Yengem nasıl”, “Abi eylül ayına bir tatil koy kendine yengemi, Yağmuru, Denizi ve Mustafa BALBAY'ı yengem alsın gelsin buraya. Araba istiyorsan araba gönderecem”, “Sen gel diyosan ben gelecem emrin olur itin olur herşey senin uğruna feda olsun” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Estağfurullah abicim şimdi şöyle bi bi defa yani sekiz eylülde okullar açılıyo” dediği, Kemal T.’ nın “Yani de ki Kemal siyasi bi beklenti içinde değil ticari bi beklenti içinde değil, Kemal benim kardeşim Kemal gel diyorsa gitmemiz lağzım desen, belki Emin Ç. sana yok demicek abi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Yok iki üç defa ekti beni yani o gitmiyo abicim yani prensip olarak gitmiyo ona dicek birşey yok çünkü” dediği, Kemal T.’ nın “Abi şöyle söyleyeyim sana, Türkiye de iki tane büyük adam tanıyorum, biri Yekta Güngör Ö., ikincisi; Mustafa BALBAY ikiniz aynısınız değişen bir şey yok üçüncü adam İlker BAŞBUĞ”, “Bana göre İlker B., BÜYÜKANITTAN daha büyük adam abi, Doğru mu?” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Doğru” dediği, Kemal T.’ nın “Yani, o gün seninle konuşamadığımız birşey vardı sen de telefonlarına güvenemiyorsun zaten herkes bizi dinliyo” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hı hı, hı hı” dediği, Kemal T.’ nın “Hazır bizi dinlemişlerken bu AKP'ye küfür etsek yani yerine gidermi adrese teslim gider mi abi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tam tam teslim gider yani hiç kaçarı yok yani yüzde yüz yani” dediği, Kemal T.’ nın “Abi bak bir şey söyleyeyim sana birşey, bi dinle beni. Ben senin küçük kardeşinim sen kaç kardeşsin bilmiyorum, kaçı kız kaçı erkek onu da bilmiyorum, sözde sorarlarsa Balbay'ın en yakın adamı benmişim ama ailenin kaçıncı çocuğu bile bilmiyorum, sana şunu anlatmaya çalışıyorum bur da ki her şey organik” “Abi ben yarın arayayım orayı organik bir koli yapim göndereyim, Hasan da alsın eve götürsün. Balıkları yediniz mi” “Abi kurban olayım bir şey söyleyeyim o kadar komik bir rakam ki ben şimdi sana desem ki yarın al sana bi emir ver bana yirmi tane simit gönderse vereceği on milyon para dimi abi” “Ondan daha ucuza mal oluyo, bak bunu hiç aklına getirme, sadece burdakiler organik Deniziminde, Gülşah yengemin de Yağmurumun da herşeyi doğal şeyler yemesini istiyorum” dediği,

Tape No:5059, 27.06.2008 tarihinde saat: 18.30 da Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmede özetle; Mustafa ÖZBEK’ in “Manşetini gördün mü sağ köşedeki manşeti” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Gördüm hı, Ha Tuncayın röportajını mı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Eserin eserin sahibini biliyosun herhalde o eserin sahibini” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “E biliyorum, tahmin ediyorum daha doğrusu yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Köşesini vermiş yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tahmin ediyorum yani, tahmin ediyorum. işte bir şey var ona ne olabilir Başkanım bilmiyorum ama bilmiyorum dediğim” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Bu hastane ruhsatı” “Esat hoca falan var Gazide onu gönderdim, onun arkadaşları bu bir de sağlık şurasındaymış, onüç aydır biliyosun alamıyoruz” “Şöyle bir yazı dediler bu yazıyı ben alacam dedi, şimdi o yazı belediyeye takıldı. Ondan sonra şimdi Haydar aradı onun arkadaşı var bi tane demiş ki ya böyle böyle, Emin Ç. ortaya koyuyolar. E boyna küfür ettiriyolar öteden bize Emin Ç. efendim niye demiş bunu imzalattıyosun. Bugün baya bi dört beş saat birbirine girmişler. Yenimahalle Belediyesi ve neticede bu Haydarın arkadaşı yiğit bi çocuk” “Belli bir noktaya getirmişler reis meis imzalamış hepsi bir tane kişi kalmış imzalayacak o da yemin etmiş şimdi imzalamam pazartesi imzalarım falan, şimdi Haydar aradı beni” “şimdi yani baba dedi pazartesi alacaz dedi pazar günü siz de bindirirseniz bu iş gene bozulur mu diye” “Orda mücadele edecek hukuki mücadele neyse Hukuki mücadele devam edecek. Yani şurda şey hastane şeyini alsaydık yaz geçiyo bak” “Hani bir dürzünün yüzünden ne hale geldik yav konuşulacak diye” “P… Amerikada ölse geberse de kurtulsak bari” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “anladım şey genel, genelleriz biz o şeyden uygun bir şekilde genelleriz yani ama” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “İşte sen o şey yaparsa sen biraz engellemeye çalış şöyle böyle falan diye de” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Genelleriz ben onu ortalarım da yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “bi de gazeteyi görünce de kafam bozuldu ha” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Gördüm gördüm canım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ben şerefsiz değilim bilmem ne, şerefsizsin. Ben mi sattam Fetullaha” “Biz reklam alabili mu, bizde baskı yok mu” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Hiç yani” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Ama Emin Ç. onları savunuyo kardeşim” “Ne şartlar altında diyo çocuk götürüyo Allah Allah, hani varya bizde yer başka yerde yumurtlar diye” “Ama orda yediği galiba daha büyük” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “evet evet” “Sanmıyorum Başkanım, bilmiyorum tabi ama yani, hanibence bağlayıcı” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Anlattığınıza göre yani bu adam menfaatinin dışında başka birşey yapar mı, yapmaz. Köşeyi verir mi bedava vermez” “Ama Tuncay konuşturmuş işte bugün” “İç sayfa olduğu gibi boydan boya ona ait” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet” “Hı hı” “Asıl olan ruhsat diyosunuz dimi” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Tabi ya, hani gayri küfürü, müfürü çekeceksiniz ne yapalım yani” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Doğru anladım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Önemli değil o, biz de onlara basıyok gidiyo o gıyapta, biz de gıyapta basarız. Onlar bize, biz elli kere diyok gidiyo”, “Şu ruhsatı alıyım yani beni bu hafta idare et ondan sonra ne yaparsanız yapın” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tamam Başkanım, tamam ben altından girer üstünden çıkarım başkanım tamam. Tamam başkanım” dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 

22.01.2008 tarihinde şüpheli Emin GÜRSES’ in X Erkek Şahısla yapmış olduğu görüşmede X Erkek Şahsın kendisine göndereceği bir belgeyi şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ a ve Emin Ç.’ a göndermesi ile alakalı görüşme olduğu.

11.11.2007 tarihinde saat (15.58) de şüpheli Güler KÖMÜRCÜ ile şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’ un yapmış olduğu telefon görüşmesinde; şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’ un bir bildiri yayınladıkları ve özellikle arkadaşı olduğu için yayınlanması ricasıylı bildiriyi şüpheli ye gönderdiği, şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ ın birkaç sivil toplum kuruluşunun bir araraya geldiği platformun etkin bir kişisi sıfatı ile şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’ un ricası üzerine şüpheli tarafından haberin yapıldığı.

Şüpheli Erkut ERSOY’ dan elde edilen bir adet “IPC_IBM_20GB_SN_D2G74YHB” marka hard diskin incelemesi neticesinde; şüpheli Ümit SAYIN ile Binbaşı Oğan T. ve Üsteğmen Zafer Y. arasında gerçekleşen chat konuşmaları. doc isimli 17 sayfadan oluşan yazı elde edilmiş yazıda “özlem mustafa balbay ve çölaşanı Avrasyadan tanıyor” şeklinde ibare geçtiği Avrasyadan kastedilen Şüphelinin de program yaptığım ART televziyonu olduğu anlaşıldığı,

Ümit SAYIN’ a ait bilgisayarda “silinmiş Chat kayıtları” bölümünde yer alan şüpheli Ümit SAYIN, Kod İleri Dergisi’ nin ve Radkem Kod Özgür isimli şahıslar arasında 04.04.2001 tarihinde gerçekleştirilen MSN görüşmesinde;

Radkem ‘in  “iceride sadece Mustafa Balbay var, digerlerinin cogu sahte” dediği,

İleri Dergisi’nin “Mustafa Balbayla konuyu görüstük zaten, Cumhuriyetle aramiz çok iyi” dediği, 

Şüpheli Ergün POYRAZ isimli şahsa ait, 3.KAT_ARSİVODASI_1 NOLU disket üzerinde yapılan incelemede “sayın ilhan selçuk ne diyor.doc” isimli bir MSword dosyası tespit edilmiştir. “sayın ilhan selçuk ne diyor.doc” isimli MSword belgesi incelendiğinde şüpheli Mustafa BALBAY ve şüpheli İlhan SELÇUK’ un Şubat 2002 tarihinde Cumhuriyet Gazetesinin 30 hissesini Ülker Grubuna satma konusunda onay almak için Genelkurmay Başkanlığı’na gittikleri ancak olumsuz cevap aldıkları belirtilmiş olduğu,

Şüpheli Orhan TUNÇ’ un www.orhantunc.com isimli internet sitesi ana sayfası açıldığında, barış kalkanı Mustafa BALBAY şeklinde şüphelinin sitede yazısının olduğu,

Şüpheli Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ ün NEC_laptop marka bilgisayarından elde edilen nokta dergisi bir bomba daha pattlatıyor... iki ayrı darbe planı deşifre ediliyor! Başlıklı yazıda basına talimatlar daha ne bekliyorsunuz bölümünde; 

Özden Örnek Paşa’ nın günlüklerinin bazı bölümleri basınla ilişkilerle ilgili ilginç notlar içeriyor. 10 Ekim 2003 tarihli notlarda Aydın D. ile yaptığı konuşmalar yer veren Örnek kendisinden hükümete destek vermemesi gerektiğini söylüyor. 5 Aralık da Cumhuriyet Ankara Temsilcisi Mustafa Balbay ile konuşan Örnek 18 Aralık'ta da Mustafa Ö. ile bir araya geliyor. 25 Aralık'ta da Tuncay Özkan ile bir araya gelen Örnek, Özkan’ ın desteklenmesi gerektiğini not düşmüş. Örnek Paşa’ nın günlüğünde çeşitli tarihlerde Can Ataklı, Erol Mütercimler, Coşkun K., M Ali K., Mehmet Ali Y. ve Fikret B. ile görüşmelerin yapıldığına dair notlar alınmış olmasına rağmen şüpheli tarafından böylebir görüşmenin olmadığı belirtilmiş.  Ancak şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ a ait bilgisayarın incelemelerinde birçok defa askeri şahıslarla gizli görüşmelere yaptığı anlaşılmaktadır.

Tape no:5014 de kayıtlı 05.05.2008 günü saat 17.04’ de Mustafa ÖZBEK ile yapmış olduğu görüşmede özetle; şüphelinin “Dün ben Kırıkkale’ye gittim Giderken yoldan sizi aradım Kırıkkale vizesi var mı yoksa giremeyiz izin iteyeyim dedim konferansa gittim bende iyiydi Türk Metalden sağ olsunlar arkadaşlar getirmişler bi şey yaptılar hani onlarda vardı iyiydi bi iki saat konuştuk Kırıkkale’yle.” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Partiyi kuruyoruz bak ona göre hazırlan” dediği, şüphelinin “Tamam Başkanım konuşuruz başkanım bakarız şey yani bu şu var AKP’ nin kapatılacağını AKP’ liler de kabul ettiler artık şimdi sonrasına hazırlanıyorlar bunlar. ” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Hazırlansın da o hikâye onların dosyaları açıklansın önemli olan o istediği kadar parti açsın onlar” dediği, şüphelinin “Doğru, doğru Başkanım” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “Önemli olan kapanmadan önemli o” dediği, şüphelinin “ Doğru, doğru tabi ki, tabi ki dediği,

Tape no:5019 de kayıtlı 12.05.2008 günü saat 22.33’ de Cafer isimli şahısla yapmış olduğu görüşmede özetle; Şüphelinin “Ne kadara parası yüksekmiş fiyatı çok bulunca adamlar peki alın demişler abi şöyle düşünmez misin sen ulan demek ki bu ULUSALCILAR da kendilerini paraya şey yaptılar.”, “İnternet sitelerinde birinde bi slogan sana BİZ KAÇ YTL yiz .”, “Neler gelecek yani hem bu kadar iddalı olacaksın bu işin koç başı olmaya soyunacaksın …”, “Benim diceksin ben yaparım diceksin benim planlarım var Türkiye’ yi ben kurtarırım diceksin projem hazır diceksin ondan sonra alıp Fetullah’ a zaam edeceksin bu çok ağır bi şey ya çok ağır bi şey…”, “Ya bi gün dedim kimin adamı olduğu çıkarsa yani, yani görevli çıkarsa şaşırma dedim.”, “ Yani bu insanları satıyosun yani.” dediği, Cafer’ in “Bende onu anlamıyorum şimdi bir milyon iki yüz otuz bin adamdan yüz lira isteseydi kesin verirdi”, “Yüz lira alsaydın zaten yüz yirmi üç trilyon ederdi.”, “Niye sattı ben hala anlamıyorum CHP’ ye geleydin bide senin en çok güzel şeyin o yani bi açıklayaydın kardeş benim durumum bu halk sahip çık yâda ben gidiyom ölüyom de”, “Yani bu şey oldu vuruşa vuruşa ölemedi” 

Şeklindeki görüşme içeriklerinden Tuncay ÖZKAN’ ın sattığı kanal la alakalı kanalın Tuncay ÖZKAN’ ın malı olmadığı ulusalcıların kanalı olduğu, gerektiğinde para toplayıp kanalın satışının engelenebileceğini söylemelerinden de aralarındaki örgütsel bağlantıların ortaya çıktığı. Kanal Türk’ ün sadece Tuncay ÖZKAN’ ın şahsi malı olmadığı ve ticari anlamda kurulmuş sıradan bir kanal olmadığı ortaya çıkmaktadır.

Tape no:5027 de kayıtlı 22.05.2008 günü saat 18.47’ de Emin Ç. ile yaptığı görüşmede özetle: Emin Ç.’ nin “ Hurşit PAŞAYLA rastlaştık.”, “Dedim ki Paşam bu Tuncay e şey yapıyo mesajlar falan atıyo iştae Mustafa BALBAY’ a dersini vericem SKY TÜRK’ te falan diye dedim bu herifi sizde söyleyin yani böyle bi şey yapmaya kalkışmasın başkalarının ekmeğine yağ sürmesin falan tamam dedi ben şey yapıyım.”, “Şey yapıcam dedi ondan sonra demin aradı beni.”, “Tamam dedi Emin Bey dedi ben dedi konuştum hiçbir şekilde dedi öyle bi şey geçmeyecek kendisinden kesin güvence aldım dedi tamam dedim.” dediği, Şüphelinin  “Hı, hı tamam abi .” dediği, Emin Ç.’ nin “Yani iletiyorum bilgin olsun yani .” 

Şeklinde yaptığı görüşmeden Şüpheli kendi aleyhine konuşan örgüt üyesi Tuncay ÖZKAN’ ı üst düzey sorumlu olan Ahmet Hurşit TOLON’ a şikâyet ettirdiği anlaşılmaktadır. Aralarındaki kişisel anlaşmazlıklarda dahi ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN devreye girerek şahsi kırgınlıkları gidermeye ve örtmeye çalıştıkları, örgüt içi hiyerarşik yapıda üst makamlarca konunun görüşülmesi ve birbirleri aleyhine konuşmamaları için tavassutta bulundukları anlaşılmaktadır. Şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’ un ne gezate sahibi nede tv patronu olmadığı Tuncay ÖZKAN ile aralarında mevcut iş ilişkisi dahi bulunmamasına rağmen örgüt üst yönecicsi olarak örgütte çatlak oluşmaması için devreye girildiği. Aynı konuda şüpheli İlhan SELÇUK’ un da Mustafa Ali BALBAY’ u uyararak Tuncay ÖZKAN aleyhinde konuşmaması için uyardığı anlaşılmaktadır.

Tape no:5039 de kayıtlı 27.05.2008 günü saat 16.15’ de Engin isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Engin isimli şahsın Perşembe akşamı Tirebolu derneğinde İlhan SELÇUK’ la ilgili toplanıyoruz”, “İlhan abim zaten o toplantıları dağıtmayın sürdürün demişti”, “…(anlaşılmıyor)devam ediyoruz yine o gece İlhan abimle konuştum ben bu sabah”, “hepimiz adına saat sekize doğru palooğlunu telefona verecem ve İlhan abiyle hepimiz adına konuşturacam”, “Çarşamba akşamı saat yedide buluşuyoruz Tirebolu derneğinde”, “Akın için bişey yapabildin mi” dediği, Şüphelinin “Şener optik hocayla konuştum”, “ha konuştum dedimki aynen aktarıyorum dedim hocam Muğla üniverstesi gözde hani kent hani üniverste olarak kabul gören biyerlerden biri olduğu için pek çok başvuru yardım isteği geliyor ben hiçbirini kabul etmiyorum dedim ogün üniversite kendi doğası içinde bunu halleder diyorum”, “ama dedim biz şu anda dedim bir durumla karşı karşıyayız dedim tam bir Cumhuriyet ailesinin adamı dedim”, “bizim Ankara da dostumuz İlhan abinin dostu yani”

Şeklindeki görüşmeden şüpheli Mustafa Ali BALBAY üniveristelere adam yerleştirme işleriyle de ilgilendiği,

Tape no:5045 de kayıtlı 06.06.2008 günü saat 18.01’ de X Erkek Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X Erkek Şahsın “o şeyle sayın BALBAY ee Gazi’nin rektörüyle bu Macit hocamızın”, “he bi görüşte bugün yarın bana bir bilgi ulaştırırsan memnun olurum” dediği, Şüphelinin “tabi tabi konuşurum yani en geç yarın”, “hı hı anladım konuşurum yani bir şekilde aslında yapabilir yani onun değişik yöntemleri var bi konuşayım kendisiyle başkanım”     Diyerek üniversiteler arası nakil isteyen bir Prof. arkadaşının yardım istemiyle ilgili bir görüştüğü, bu konuda yardımcı olmasını şüpheli Mustafa ÖZBEK’ in istediği,

Tape no:5049 de kayıtlı 13.06.2008 günü saat 17.42’ de Emin Ç. ile yaptığı görüşmede özetle: Emin Ç.’ nin “şimdi bu iş nereden başladı tezgahlar bu Generalleri dinlediler Genelkurmayda değil mi?” dediği, Şüphelinin “evet abi şimdi genelkurmayda general dinlediler”, “Diyarbakır  da Diyarbakır Savcısını dinlediler”, “Salim D.” sonra Erdoğan T.’i dinlediler YÖK başkanı iken” “ondan sonra, e Dağlıca komutanını dinlediler” dediği, Emin Ç.’ nin “Onur D. miydi neydi o Onur D.” tamam abicim, sonrada bu şey çıktı işte PAKSÜT olayı çıktı “ dediği, Şüphelinin “ardından bu haftaki olaylar çıkacak” dediği, Emin Ç.’ nin “ şimdi başka var mı atladığımız hani şimdi pazara bu konuyu iyi işlemeliyiz” , “hayır başka, mesala Tuncay ile bu CHP sözleşmesi yayınlandı”, “o bugün bir yerlerde vardı, Haşim mi verdi diye şeyi”, “evet sonra Baykal Abdurrahman Y. zirvesi yalanı hikâyesi Danıştay…”, “ondan sonra SEZER’ li yemek, belki onu da dinlediler çünkü o yemeğe giden hiç kimse sızdırmaz böyle bir olayı” “belli ki dinlediler ve hemen medya kapıda bekliyordu”…“dimi... abicim” şeklinde yaptığı görüşmede kendi aralarındaki gizli örgütsel yemekli toplantıların kimse tarafından sızdırılamayacağını muhtemelen illegal olarak dinlendiğini iddia ettikleri, devamında ise aynı konuda bazı devlet bakanlarına küfürler ederek, bazı general ve subaylarında dinlendiğini aralarında konuştukları. Bu görüşme içeriğinden aralarındaki gizli toplantıların deşifresine çok ciddi tepki gösterdikleri de anlaşılmaktadır.   

Tape no:5046 de kayıtlı 08.06.2008 günü saat 21.37’ de Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmede özetle: Başlarında üniversitelerde eskisi gibi kadrolaşamadıklarından bahsettikleri, bazı atama işlemlerini örgütle üst düzey irtibatları bulunan kişierin tavassutuşla yaptırmaya çalıştıkları, Mustafa ÖZBEK’ in “yeni bir bi siyasi oluşum bekliyo sevgili BALBAY (anlaşılmıyor)” dediği, Şüphelinin “benim döne döne dediğim şimdi eğer hani bir kez atış yapıcaz onikiden vuramasak Ulusalcılar karavana yaparlar diycekler” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “valla bi risk alacaz yani risk almasak atış yapabilirmiyiz” dediği, Şüphelinin “evet başkanım doğru doğru şimdi Tuncay Mümtaz Hocayla konuşmuş”, “Mümtaz SOYSAL la”, ”demiş ki partinin bütün borçlarını ödiyim bu partiyi bana ver demiş” dediği, Mustafa ÖZBEK’ in “ihanet içerisinde”, “Türkiye ihanet içerisinde dediği, Şüphelinin “yani bi ben bir lider arıyorum dedim yurttaş Mustafa BALBAY olarak çıkıcak diycek ki ey Türkiye kaygılanma bu memleket tek bi iktidara muhtaç değil çıkarız Türkiyenin kurumları işliyo yaparız diycek birini arıyorum dedim bunu ne MHP yapıyo ne CHP hepsini kalayladım yani ne şeyimiz varki zaten içinde beş kuruşumuz mu var Başkanım yani”  

Şeklinde yaptığı görüşmede  Mustafa ÖZBEK’ le siyasi hareket başlatma çabaları ile ilgili  görüşme yaptığı,

Tape no:5050 de kayıtlı 14.06.2008 günü saat 18.21’ de Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmede özetle: Şüphelilerin Abdullatif ŞENER ve Turan ÇÖMEZ’ i alternatif olarak kapanacak olan partinin yerine geçirmek için girişimlerde bulundukları,  KANATOĞLU başkanım yani şey istekli diyerek Sabih KANADOĞLUNUN görüşlerinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜaçısından önemli olduğunu vurguladıkları, yine gizli toplantılara katılan Ufuk SÖYLEMEZ’ i ve örgüt içinde ayrıcalıklı bir yeri olan Tuncay ÖZKAN’ ı bu oluşumların başına geçirmeyi düşündükleri, 

Görüşmeyi yapan kişilerin hiçbir siyası parti ile alakalarının olmadığı, birinin gazeteci birinin siyasetten uzaktayım diyen sendikacı olması göz önüne alındığında her iki şüphelinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ içinde siyasi partilerin ve siyasilerin yönlendirilmesi konusunda yetkili oldukları anlaşılmaktadır. Şüpheli Tuncay ÖZKAN’ ın tutuklu bulunduğu halde ceza evinde iken bir siyasi partinin başına geçirilmiş olması da örgütün sana sahip çıkacağız şeklinde destek olarak mesaj vermesi olarak algılanmaktadır. Şüphelilerin tek merkezden yönetilen gizli bir örgüt eliyle yönlendirildikleri ve bu gizli merkezinde ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN gizli üst düzey yapılanması olduğu anlaşılmaktadır.

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ ın gazetecilik refleksleriyle değil ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN bir üyesi olarak hareket ettiği ve bu konuda çeşitli çalışmalar yaptıkları anlaşılmaktadır.

Tape:3885 de kayıtlı 04.02.2008 günü saat:10.59’ da İlhan SELÇUK ile Perihan K.’ nın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “Perihan nasılsın?”, “Vallaha bu çatışma büyüyerek sürecek”, “Sürecek bence Çatışma olması iyi bir şey, herkes efendim susup otursaydı.”, “O zaman büsbütün fena olurduk.”, “Şimdi yani bu çatışmanın yükselmesi büyümesi lazım,”, “…hesaplaşmaya da gitmesi gerekiyor anlaşılan.”, “Ama çoğu kişide bu var, İstanbul da da var, yani eylem Ankara da ama İstanbul da da büyük hareket var” dediği, Perihan K.’ nın “Kanadoğlu bir Kanadoğluna bayılıyorum,”, “Şu Rektörlerin çıkışı da çok güzel oldu İlhancığım,” dediği,
Tape:3886 de kayıtlı 07.02.2008 günü saat: 12.51’ de İlhan SELÇUK ile Fatoş/İbrahim Y. yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “İşte şimdi bugün 4'te şeye gidecem” dediği, İbrahim Y.’ nin “Nakkaştepe'ye gideceksiniz” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Koç’ a gidecem,” dediği, İbrahim Y.’ nin “Orda tartışmaları falanda verecez, şimdi aslında bugün yeni Yar… Başkanı Saat 4'te konuşacak” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Adamın adam iyi” dediği, İbrahim Y.’ nin “İyi bir iki seferde sizin toplantılara katılmış”, “Ankara'daki toplantılara katılmış” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Evet” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Gidiyor, yani her şey elden gidiyor, tuhaf bir durum var, bakalım ne olacak, şimdi YALNIZ 2 TANE ŞEY VAR EĞER KAPATMA DAVASI AÇILIRSA”, “BİRDE ÜSTÜNE EKONOMİK KRİZ GELİRSE TÜRKİYE BİRAZ KARIŞIRSA BELKİ Bİ UMUTLAR DOĞABİLİR, YANİ” dediği, İbrahim Y.’ nin “Yoksa bu devam eder” dediği, İlhan SELÇUK’ un “ÇÜNKÜ NORMAL YOLLARDAN BUNLARI MÜMKÜN DEĞİL YANİ” “Çok açık görünüyor, bi kere adam kararlı geri adım falan atmıyor”, “Mustafa şeyi aramış Aydın D. ı size söylemiş, yurt dışında demişler, bilginize” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Evet evet, dün İnan K.’ la Mustafa'yı konuşturdum, ee” dediği,

Tape:1827 de kayıtlı 08.02.2008 günü saat:20.20’ de İlhan SELÇUK ile Mehmet’ in yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Mehmet’ in “…İlhan olucak gibi değil artık teslim oldum bittim yapıcak bi şey yok. Geçen günde başımdan bi olay geçti bi eksiğimiz oydu oda oldu”, “Yav Turhan bir şey söyledi bana, devretmek istiyor şeyleri falan biraz kenara çekilip kendi yalnız yazı yazacak filan gibilerden öyle bir fikrin mi var” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Şimdi Mehmet tabi hayatta iken ve elim ayağım tutarken bu sorumlulukları başkalarına devretmem gerekiyor…”, “…Yani herkes bu gazete yaşasın diyor ve elinden geleni yapmaya çalışıyor. Mesela bu İnan K. var. Koç un şeyi falan”, “O nu getirdik Vakıf danışma kurulu başkanı yaptık. Oda yanına iki tane yardımcı aldı, biri Osman B., biri Erdoğan T…”, “Efenim Vakfın yönetim kuruluna Hakan diye bir çocuk aldık. KOÇ şeyinin reklam bilmem nesi falan filan”, “İşte Ersin A. Gazeteye işte şeyler yürütücekler” dediği, Mehmet’ in “Balbay filan diyosun” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Efendim işte bu KOÇ müthiş ilgi gösteriyor, KOÇ grubu. Onlarda şimdi anladılar anyayı konyayı” dediği, Mehmet’ in “Geç kaldılar ama” dediği, İlhan SELÇUK’ un “CUMHURİYET in ne demek olduğunu. Fakat bu iktidar sermayeyi Dincileştirmek, İslamlaştırmak için alıp yürüyor yani” dediği, Mehmet’ in “Hayır yani bu herifleri berheva etmek lazım, Türkiye olduktan sonra neye yarar yani. Ama artık iç savaştan başka bi şeyde temizlemiyicek bu işi öyle görünüyor yani” dediği, İlhan SELÇUK’ un “iç savaş olmaz da yani bir nokta da eğer ortalık karışırsa, hem ekonomik hem siyasi olarak belki asker gelirse bir şey olabilir” dediği, Mehmet’ in “asker gelebilir mi? artık ilhan” dediği, İlhan SELÇUK’ un “e mecbur olacak” dediği, Mehmet’ in “hayır yani gelse becerebilir mi bu adamlar çok şey yav” dediği, İlhan SELÇUK’ un “işte ortalık birbirine girdi mi çok şey gibi görünen adamlar” dediği, Mehmet’ in “Sinerler mi diyorsun” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Evet”, “Yani bir noktada her şey çok zor. Çünkü Türkiye yi şey yaptılar…. Yani Anayasa mahkemesi ne yapabilir herifler kanun yapma yetkisini her şeyi değiştirebilirler yani, ne yapılabilir artık. var mı bir ümit?” dediği, İlhan SELÇUK’ un “şöyle olacak galiba anayasa mahkemesi son olarak kendisini tasfiye edilmeden bu akp hakkında partinin kapatılması kararını verirse o zaman ortalık büsbütün birbirine karışır” “Anayasa mahkemesinin yetkisi var…” dediği,
Tape:1835 de kayıtlı 08.02.2008 günü saat:12.49’ da İlhan SELÇUK ile İbrahim Y.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “…bir yerde bir hesaplaşma olacak heralde… Yargı kapatma kararına doğru gidiyor, haberini de verdiler… Çünkü göğsünde kapatılmıştır levhası dururken, AKP bi şey yapamaz. Bir şey yapabilir, isim değiştirir” dediği, İbrahim Y.’ nin “Bir çatışma ortamı çıksın istiyorlar” dediği, İlhan SELÇUK’ un “…İki tane rapor hazırlarsın, birisi herkese verilmez…”, “Bir nokta da, İbrahim tabi bunun çeşitli nedenleri vardır ama Bu Aramızda Sır”, “Yani Ben Dedim Ki, bir; Herkese verilmeyecek, yani ilan edilmeyecek olan bilgileri ayrı bir rapor yaparsın”,  “…Bizim düşündüğümüz şeyi, efendim yapamadık ama iyi oluyor. Onu, ben düşündüğümüz şeyi dünkü toplantıda anlattım”, “…Yani şunu yapacağız dedim, onu yazı olarakta yazacağım. …RAHMİ Bey'in söylediği, acaba, yani, sınır aşıldı mı? Geriye dönüş, artık olanaksız mı diye” İbrahim Y.’ nin “Tabi tabi. Yani Turgay, Karamehmet, Aydın Doğan eğer birlikte olabilselerdi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Turgay'ın orada rolu büyük”, “Aydın Doğan’ın da büyük”, “Aydın D. abilik etmesi lazımdı” dediği, İbrahim Y.’ nin “İkisi de çok sıradan şeylerden” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Turgay'ı bende bir gün çağırayım da gelsin, bende giderim yani, öbür Ahmet Ç.'a da gideriz. Biz ilişkilerimizi Cumhuriyet adına sürdürüyoruz” “Şimdi dünkü şeyde, İbrahim konuşamadık, olay şöyle oldu, ben daha çok dinledim herkes konuştu monuştu. İçlerinden doğru dürüst konuşan yoktu. Hele o Sabancı Üniversitenin Rektör'ü TOSUN” “…Alevilere de hoş görü gösterilmeli gibi laflar atarak ama ne söylediği belli değil falan. ..“Sonra, Ömer Koç  var ya” “O, aşağı kadar, arabaya kadar geldi, yemek, yemek istiyor, o da her halde zannediyorum  çok yararlı olur” dediği, İbrahim Y.’ nin “Şey, Ali yok muydu abi”, “Ali ile Mustafa yok, sadece Ömer vardı” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Ö. KOÇ vardı. Efendi bir çocuk, aklı başında, söylediği şeylere baktım gayet aklı başında şeyler söyledi. Yani aynı fikirleri paylaşıyoruz. Ama bilmiyorum, O Rahmi’nin oğlu değil mi” dediği,

Tape:1830, 10.02.2008 günü saat:16.14’ de İlhan SELÇUK ile İbrahim Y.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “…işte başyazıyı yazdık”, “Biraz düşündüm Amerikayı fazla mı devreye soktum diye başyazı da ama artık bugün Hürriyet’ i gördün heralde”,“Yani bizi de solladı keratalar” dediği, İbrahim Y.’ nin “Abi bu işler böyle”, “…böyle bir şey var yani büyük bir tepki var, yani bir kaosa gideceği bir korku var, ikinci Cumhuriyetçilerin bazıları da mesela bakıyorsun değişiyorlar falan” “O anlamda Anayasa Mahkemesi herhalde bütün bunları dikkate alacaktır diye düşünüyorum abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Anayasa, hı. Vallaha Anayasa Mahkemesi eğer radikal bir karar alır da siyasal iktidar partisini kapatırsa”, “Türban bir yana Türkiye başka bir sürece girer. Kapatması da gerekir bana sorarsan”,“yani başka bir çıkış yolu görmüyorum…”, “Miting iyidi miting iyidi” dediği, İbrahim Y.’ Nin “Abi hiç yok böyle şeyler önemli olsun yani. sadece gazete köşelerinde yazılarla haberler olmuyor bu işler meydanlara çıkılması lazım” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Çok iyi çok iyi” dediği, İbrahim Y.’ Nin “Dikkat ederseniz sadece Ankara değil bizden başka verende yok biz koyduk işte büyük fotoğraflarla il il vermişiz İzmir’de, Kütahya’da falan her yerde var ufakta olsa her yerde bir şey var” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Acaba şu Nevzat Yalçıntaş ı biz de mi kullansak bu çok ilginç geldi bana” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Onu kullanalım” dediği,

Tape:1828 de kayıtlı 10.02.2008 günü saat:10.41’ de İlhan SELÇUK ile X Bayan Şahıs/İlhan G.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; X Bayan Şahsın İlhan SELÇUK’ a hitaben “Canım teşekkür etmeye aradık çıktıy ya bugün”, “Kanal B evet ama yani Cumhuriyet'e yakışır bu iyi bir şey, İlhan iyi bir kanal”, “Bak İ. G. konuşacak…” diyerek telefonu İlhan G.’ ye verdiği, İlhan G.’ nin “Valla dün bir toplantıya çağırdılar beni, güzel bir grup İsmail Hakkı K. filan da vardı, 3 tane general filan”, “Yani onların da görüşü çok şey yani karamsar”, “Yani adamlar tamamen bu adamlar adım adım şeriat devletine gidiyor diyorlar” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Gidiyorlar” dediği, İlhan G.’ nin “Fakat bayıldım o KARADAYI filan çok iyi hazırlanmışlar yani bayağı KAPALI BİR SEMPOZYUM GİBİ BİR şeydi, Bir kaç Profesör filan vardı. Adamlar memleketin halini görüyorlar ama bakalım Kurtuluşu nedir onun için bir şey söyleyemiyorlar” dediği, İlhan SELÇUK’ un “şeye gidecek söylemezler tabi,  bu eğer büyük bir çatışmaya giderse, efendim benim düşüncem şu zannediyorum, anayasa mahkemesi akp’nin kapatılmasına karar verecek”, “Bunun üzerine AKP de efendim ee isim değiştirecek hile-i şeri ye yapacak işler büsbütün karışacak. Yani ve bir nokta da BİR HAKEME İHTİYAÇ DUYULACAK” dediği, İlhan G.’ nin “ODA ASKER OLACAK” dediği,

Tape:1834 de kayıtlı 14.02.2008 günü saat:11.40’ da İlhan SELÇUK ile Bülent T’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un,  “… birileri diyorlar ki bu Aydın DOĞAN alacağını aldıktan sonra anlaşacak, kimileri de öyle diyorlar ki; Yok bu öyle bir olay ki Aydın D'ın ipi çekilmiştir, onu hissettiği için efendim bunu yapıyor falan gibi” dediği, “Bazı şeyler var konuşacak çünkü dün gece bu Rektörler beni bir yere götürdüler…”, “eee orada bir baskı kurdular üstümde onu anlatacağım sana” dediği,

Tape:1832 de kayıtlı 14.02.2008 günü saat:12.59’ da İlhan SELÇUK ile İbrahim Y.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “Bizi işte bi şeyin başına geçirmek istiyorlar özellikle Kemal ALEMDAROĞLU çok ısrar etti falan filan. Tabi olacak iş değil ama herkeste bir şeyler istiyor bekliyor falan Dünya senin anlayacağın siyaset miyaset falan şey olduk, neyse Oktay erken gitti. Biz işte orda duman olduk yok medyadır yok bilmem nedir şimdi yani baktığın zaman işte şeyi birleştirelim üzerine şey yapıp. 4 tane televizyon var bu hikâyenin içinde. İşte biri o Ankara daki türk metalin tv si var” “avrasya evet” “b kanal var. Burda da Doğu PERİNÇEK kanalı ile bizim Tuncay ÖZKAN kanalı var.  4 tane kanal işte ne yapılabilir şu bu falan filan bi şeyler. Yani zor bir iş dedik ki ya biz zaten gazeteden çok zor” dediği, İbrahim Y.’ nin “Kanalları nasıl birleştiriceksiniz” dediği, İlhan SELÇUK’ un “yani ortak bildiriler yaymak, bir bütün bu kanal sahipleri arasında bir, efenim birisi metal in başında birisi işte işçi partisinin başında Tuncay ÖZKAN işte halk partisine girdi girecek bir hareketin başında. e öbürü de rektör ankarada. o da doğru dürüst bir adam işte sen birleştirirsin bunları gibi olmayacak şeyler öneriyorlar bana”, “yav bide şey var bilemiyosun ki yani doğu yarın öbür gün ne yapar bilebiliyor musun” dediği, İbrahim Y.’ nin “Evet Doğu ya güvenilmez ama” dediği, İlhan SELÇUK’ un “öbürleri daha iyi filan. Zaten kendileri geliyorlar şu bu. Şeyi pek fazla tanımıyorum ama onuda şey tanıyor kemal, eski rektör falan öbür rektör falan tanıyorlar. Neyse böyle bir yani senin anlıyıcağın böyle bir gece geçirdik. Balbay şimdi Büyükelçinin masasında şarap içiyor abi, bakalım oradan ne çıkacak dar bir toplantı” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Bu Balbay gemi azı ya aldı buna bir şey düşünmek lazım. yok efendim konaklar alıyor  otomobiller alıyor, şarap içiyor…” dediği, ..İbrahim Y.’ nin “Bugün aynı anda aynı zamanda zamanlaması ilginç, bizim Amerika muhabiri Elçin Poyrazlar da Amerika başkan yardımcısı Cehenny in bürosuna davet edildi abi. Şimdi kız gitmeden önce konuştuk falan aşağı yukarı Türkiye üzerine sorular soracaklar. Belli oldu işte ordaki islam ne oluyor, türban meselesi nedir gibi sorular var”, “Biz ona bazı şeyler gönderdik. Birde şöyle soruyorlarmış abi daha önce bir gazeteci daha gitmiş. Erdoğan ın karşısına kim rakip olabilir…” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Demek ki bi seçenek yaratmaya çalışıyorlar bu demin senin söylediklerini de doğrulayan şey bu”, “… Bu Cheneye kini yazabilecekmiyiz” dediği, İbrahim Y.’ nin “Abi çıksın bakalım toplantıdan yazılıcakmı yoksa özel bir şey mi onu Elçin ile akşam konuşacağız. BALBAY da bu büyükelçiden edinimler aktarsın, bakalım ne oluyor” dediği, İlhan SELÇUK’ un “O zaman onları bekleyelim çok önemli çünkü bence çok önemli…” dediği,

Tape:1837 de kayıtlı 15.02.2008 günü saat:12.36’ da İlhan SELÇUK ile X Bayan/İbrahim Y.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İbrahim Y.’ nin “…BALBAY ile akşam konuştunuz mu abi Büyükelçi Hikayesini” dediği, İlhan SELÇUK’ un  “Konuştum. Amerika’dan ne haber”, “Şimdi anlaşılıyor ki bir şeyler oluyor” “Dünde Erol M. geldi, biraz konuştuk monuştuk, falan filan ama. Çıkmıyor ne olduğu ortaya. Bir geçiş döneminin şeyleri var, arayışları var gördüğüm kadarıyla” “Yani beklemek lazım. İbrahim Y.’ nin “Dün akşam Genel Kurmay Başkanı C.Başkanına çıkmış. Demişler ki bizim muhatabımız sensin”, “Sonra da Genelkurmay da Kuvvet Komutanları toplantı yapmışlar. Balbay konuşmuş, bunları haber yapmayın demişler. Bunları yazmayın demişler” dediği, İlhan SELÇUK’ un  “…ama biraz duraklasalarda falan filan, bunların hedefi belli. Yani” dediği, İbrahim Y.’ nin “…Amerika'da, anladığım kadarıyla…”, “…belliki bunlardan desteğini çekecekler, korkuyorlar,” dediği, İlhan SELÇUK’ un  “…AMERİKA, yani bir olay olursa, ordu mordu ulusalcılar filan Türkiye ile Amerika ilişkileri bozulur diye de korkar”, “Yani Amerika’nın galiba kulağına kar suyu kaçtı” dediği, İbrahim Y.’ nin “Balbayı akşam aramışlar demişler ki sizinle yine ayrıca görüşeceğiz demişler, Bire bir” dediği, İlhan SELÇUK’ un  “Şimdi biz bugün çok iyi yapmışız, Manşetimiz çok iyi” dediği, İbrahim Y.’ nin “Şeyin selamı var abi, Atilla A. ve Fikret B.’ nin selamı var. Eski Hava Kuvvetleri Komutanı ve Kara Kuvvetleri Komutanı” dediği, İlhan SELÇUK’ un  “…bu KOMUTANLAR BİRAZ İLGİ BEKLİYORLAR galiba. Aytaç Y. da ancak beni çağırırsanız gelirim demişti” dediği, İbrahim Y.’ nin “Ben de öyle söyledim, ATEŞ PAŞAYA dedim ki İLHAN ABİ SİZİ BEKLİYOR, sizinle konuşacak çok şeyiniz var dedim” dediği,  

Görüşme içeriğinden şüphelilerin daha kapatma davası açılmadan çok önce her türlü faaliyetleri yaptıkları. Hatta kapatılacak partinin yerine geçirilecek adayın dahi belirlenip yurt dışı bağlantıları olan kişilere deklere ettirmeye çalıştıkları, şüpheli Mustafa Ali BALBAY ın telefonla yabancı ülke temsilcileriyle görüştüğü anlaşılmaktadır.

Tape:1833 de kayıtlı 16.02.2008 günü saat:10.44’ de İlhan SELÇUK ile Mehmet isimli şahısla yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “…son bir hafta 3-4 kişiyle üst katta benim odada şu anda neler oluyor, çünkü şu anda bi şeyler oluyor bu Başbakan sinirli. Amerika hem bizim Cumhuriyet’in WASHİNGTON’daki muhabirini orda çağırdı, hem burda BALBAY’ ı çağırdı hem bilmem ne falan. Bütün bu istihbarat bi şey arıyorlar. Ve ne yapacakları belli değil…”,  “Bitiricekler Türkiye’yi eğer bir şey olmazsa bir süpriz olmazsa” dediği, Mehmet’ in “Bitirmeme kararırını da onlarmı alacaklar diyorsun” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Toplumda belli olmaz bir Asker kaldı falan filan birde onun etrafında Yargıçlar.” dediği,
Tape:1838 de kayıtlı 19.02.2008 günü saat:12.36’ da İlhan SELÇUK ile X Bayan/BALBAY’ ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle;

Tape:1839, 22.02.2008 günü saat:10.20’ da İlhan SELÇUK ile Murtaza Ç.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Murtaza Ç.’ nin “Şimdi İlhan abi yirmisekizi Perşembe”, “Aysel hanım sizi evinde yemeğe çağırıyor. Elçiye zeval yoktur”,“Osman B., Mehmet Emin K., bir de Sanayi Odası Başkanı gelicek” dediği,

Tape:3879, 27.02.2008 günü saat:10.04’de İlhan SELÇUK ile Server isimli şahıs arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Server’ in “Ben bu Pazar günü geliyorum”, “Ama öyle bir Türkiye ye geliyorum ki”, “Korkunç korkunç yani” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Ee bu şeye yani büyük bir çalkantı ve istikrarsızlık var tabi”, “Bir anlamda da iyidir çünkü her şeyi kabullenen bir Türkiye olmadığı da ortaya çıkıyor” dediği, Server’ in "Öyle diyorum ben bunlar yönetecek insanlar değil bunlar sokak adamları" dediği,
Tape:1841 de kayıtlı 27.02.2008 günü saat:13.10’ da İlhan SELÇUK ile X Bayan Şahıs/İbrahim Y.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İbrahim Y.’ nin “… Onun dışında CHP bugün Anayasa Mahkemesi’ne başvurdu türbanla ilgili” dediği, İlhan SELÇUK’ un “yav orda ben bir acaba bi el altından haber mi aldılar biraz orda kuşkuluyum ama ya ama Anayasa Mahkemesi herhalde siz başvurun biz icabına bakarız demiştir” dediği, İbrahim Y.’ nin “Bilmiyoruz o kadar ayrıntıyı da abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “çünkü eğer biz yani şey olursa yenilgi olursa mahvoluruz ha” dediği, İbrahim Y.’ nin “Evet O da var abi mahkemeden dönerse rezalet” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Ya bu Halk Partisi’ne yaptığını biliyor mu acaba” dediği, İbrahim Y.’ nin “Vallahi onu da bilmiyoruz abi ya inşallah ters birşey çıkmaz” dediği, İlhan SELÇUK’ un “çünkü biliyorsun ancak şekilden bakabilir diyorlar” dediği, İbrahim Y.’ nin “evet gerekçeleri var işte onu yayınlayacağız abi gerekçelerini falan yayınlayacağız” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Şimdi yanlız bu hikaye İnan KIRAÇ sen son geldiğinde bulunmadın evet İnan KIRAÇ şey olmuş yani efendim iyi salmış” dediği,

Tape:3901 de kayıtlı 29.02.2008 günü saat:13.07’ da İlhan SELÇUK ile X Bayan Şahıs/İbrahim Y.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “şimdi zannediyorum bu .... şeyiyle sonuçlanacak galiba.... başvurdu ya” “o zannediyorum onlar gerekli temasları yapmadan başvurmazlar eğer öyle bir şey yapmışlarsa onlardan aptalı yoktur yani” dediği, İbrahim Y.’ nin “mutlaka bir görüşme yapmışlardır yoksa” dediği, İlhan SELÇUK’ un “evet evet evet yoksa yani madara oluruz”, “…olaylar böyle biz karışarak devam edecek falan”,  İlhan SELÇUK’ un “Daha iyi olur daha iyi olur ortalık biraz karışır neyin ne olduğu ortaya çıkar…”, “…başlık da Türkiye yi satıyorlar olabilir 8 sütun yav inanılır gibi değil”, “…Türkiye ye bi müdahale falan olmazsa elden gitti bu Türkiye” dediği,
Tape:1843 de kayıtlı 03.03.2008 günü saat:10.55’ da İlhan SELÇUK ile Alev C.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “…Doğu Perinçek ile Kemal Alemdaroğlu geldiler bana” dediği, Alev C.’ nin “Evet onu onu bilmiyorum da işte Kemal telefon etti bana” “…Balbay ile konuştum dedim ki yarın geliyor saat 14:00 de Haberal ile randevusu var ama öncelikle seninle konuşması lazım…” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Bu Haberal ile Balbay’ın arası iyi değilmiş galiba birileri söyledi” dediği, Alev C.’ nin “Önemli değil şimdi” dediği, İ.SELÇUK’ un “Önemli önemli değil” dediği, Alev C.’ nin “BALBAY KOORDİNASYON SAĞLAYACAK..” dediği, İlhan SELÇUK’ un “şimdi yol uçak ücretini verelim mi yoksa gerekmez mi kemal alemdaroğlu”, “yani durumu nedir onun” dediği, Alev C.’ nin “Onun durumu iyidir ama ben bir çıtlatayım bakayım” dediği, İlhan SELÇUK’ un “… bu işler senin üstüne vazife” dediği, Alev C.’ nin “yani ben zaten aldım o işi Balbay’la da konuştum onları koordine ettiriyorum” dediği,
Tape:3881 de kayıtlı 05.03.2008 günü saat:16.50’de İlhan SELÇUK ile X Şahıs/Emre K. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Emre K.’ nın "Sizin Ankara izlenimleri nedir Mustafa neler anlatıyor" dediği, İlhan SELÇUK’ un "Efendim Balbay diyor ki bir kere şeyi sevdi onlar yani bu Hikmet'e karşı ciddi bir tedbir almak lazım efendim onu efendim alacaz şimdi burada benim beklediğim şeyler oluyor aslında yani Hikmet kendi kendisini tasviye ediyor" dediği, Emre K.’ nın "Efendim onu şeyden almak lazım patronluktan patronluktan onu çünkü gene" "Gene öyle demiş ben demiş yaz Vakıf üyesiyim senin haddine mi düşüyor filan demiş yani" "Yav çok para istemiş ama ya 200 bin lira istemiş yav" dediği, İlhan SELÇUK’ un "Efendim şimdi o parayı biz Cumhuriyet ödemeyecek anlatabildim mi yani şeyin Aydın Doğan'ın verdiği ile şeyin vereceği Çankaya Belediyesinin onun yüzde 90'ını hallediyor”, “…ikinci olay bu Ankara daki çocuklarla da konuştum hani bir ara bizim bir şeyler hazırlıyorlardı falan filan da Ortadoğu daki grup”, “Bu internetten sesli falan” dediği
Tape:1844, 10.03.2008 günü saat:13.08’ da İlhan SELÇUK ile X bayan/İbrahim Y.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “yav bizimkileri de dinliyorlardır ama bereket” “…buraya bir yığın işte general geliyor bilmem ne geliyor falan baktığınız zaman dışarıdan dinliyorlar çünkü belli mesafeden dinleyebiliyorlar” “dinliyorlar dinliyorlar”, “bizi şeyde de dinlemişlerdi ama bir şey çıkmamıştı yani 12 martta”, “Biz iki kez gittik galiba BALBAY tanır şu herifle bir konuşma monuşma yapalım mı?” dediği, İbrahim Y.’ nin “Diyanet işleri Başkanı mı diyorsunuz?”, “Olabilir abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “açılsın açılsın yani işi biraz kızıştıralım” dediği,

Tape:3882 de kayıtlı 14.03.2008 günü saat:13.17’ de İlhan SELÇUK ile Mustafa Ali BALBAY arasındaki telefon görüşmesinde özetle; M.Ali BALBAY' ın “valla iyiyiz halkımız kıpırdadı abi yav”, “valla kıpırdadı bugün hiç değilse biraz eylemler fena değildi yani”, “iyiydi abi iyiydi pek çok yerde katıldılar iyi yani böyle bir eylem en son 1991 yılında denenmiş abi”, “bakalım yani mustafa özbek aradı diyorki turkish yönetimine de ben hani perde gerisinde de biraz o var zaten sürekli dürtüyor eylem yapalım şey yapalım bu yalancı sözcüğünü yalatacaz ona diyor başbakana” dediği, İlhan SELÇUK’ un "güzel yapmış”, “güzel laf yalancıyı yalatacaz iyi” dediği tespit edilmiştir.

Tape:1846, 15.03.2008 günü saat:16.54’ da İlhan SELÇUK ile Mustafa Ali BALBAY’ ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; M.Ali BALBAY’ ın “Siz dünkü yazının dibindeki gibi olay abi hani ağır sonunda bilesiniz birşey olursa ağlamayın diyordunuz ya dünkü yazıda bugün değil de” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Hıı evet denk düştü değil mi” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Tam aynı güne düştü değil mi abi ya” dediği, İlhan SELÇUK’ un “herkes te zannedecek ki bütün bu işleri biz biliyoruz” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “valla biliyordu ucundan gösterdi daha doğrusu dibinden gösterdi diyecekler abi yani” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Bugün de hep edepsizlik ederlerdi baktım hiç ses yok orda” “…işte demin Turan telefon etti diyor ki yani bu partiyi kapatamazlarsa bu harekat başarılı olmazsa geri çekilirse felaket olur” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “felaket abi yani ondan sonra artık ondan sonra kimse neyi nasıl öngür artık zor abi yani” “…bu şey muhalefet şey olacak abi MHP bu medya AKP medyası kervanına katılmayacak dava sürecidir diyecek” “…CHP katılmayacak ben BAYKAL la da konuştum bu dava sürecidir diyecekler bir kaç gün duracaklar yani Demirel le bir konuştum abi yani bir şey yazma dedi.” “…Amerika işte milli iradeye saygı gösterimi Türk milleti 2007 de bunu milli iradesini göstermiştir. Gibi bir şeye girmiş ler ama öyle olamaz diye bir şey yok ordan böyle açıklama var  abi yani” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Şimdi Balbay bu efendim ordu yerinde kalırsa efendim bunlar dokunamazlar ona buna  ve ordu bekçi gibi kalırda  yargı görevini yaparsa  gerekli şeyler olur gibime geliyor” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Evet abi aynen öyle kalacak abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “…bir HUKUK OPERASYONU GİBİ OLACAK ZANNEDİYORUM HERHALDE ÖYLE PLANLADILAR” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Öyle abi” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Yani asker yerinde duracak ama bunu hızla yapmalılar şimdi ne olacak eğer çok da direnirlerse falan o zaman asker hukuksal olarak haklı duruma geçecek”, “bu zannediyorum daha derinden bir operasyon RARSLANTISAL DEĞİL ZATEN KONUŞMUŞTUK DAHA ÖNCE”, “Ne oluyor kardeşim ben seni kapatıyorum yaa ben milli iradeyim falan filan direnmeye kalktığı zaman elinde güç olmayacak”, “başka şeylere kalkarsa falan ordu orada  bir gerideki sağlam güç olarak durursa bunların  şeyleri kırılır  ... otoriteleri”, “ORDU ORDUDUR YARGI YARGIDIR VERDİĞİ KARARDA BUDUR KARDEŞİM SEN BU KARARA RİAYET ETMEK ZORUNDASIN…”, “Cumhurbaşkanından Başbakanına kadar Başsavcının dava açtığı kişiler”, “Yani zanlı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Iıı Şuanda Çankaya köşkünde Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısının laikliğe karşı hareketlerin odağı dediği  bir kişi oturuyor abi” “Hıı çok tartışmalı gidecek ve iyidir abi be bu tartışmalı olması bunların” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Yalnız Doğan gurubu şey yaptı” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Nötr” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Değil mi.. doğru dürüst radikalin dışında fena değil” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “.... Abi bir de bu ibrahim aradı  bu doğan gurubuna geçişle şeyler çok erken abi ama hiç pazarlık şansımız yok mu ? Acaba abi ya” dediği, İlhan SELÇUK’ un “…Mehmet KARAMEHMET le o da diyor ki acele etmeyin o diyor sabahta diyor çok şeyler olacak diyo neyse açmadı ama nesi olduğunu söylemedi ama orda birşeyler bekliyorlar bilmiyorum” dediği, M.Ali BALBAY’ ın “Şey Karamehmet Doğan gurubuna değil mi abi karşılıklı bir savaş” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Evet evet evet öyle öyle onun da söyledik...” dediği,

Tape:1847, 16.03.2008 günü saat:16.18’ de İlhan SELÇUK ile Emre K.’ nın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle;

İlhan SELÇUK’ un “laf aramızda zatı aliniz de bir Askeri müdahalenin de gerekçesini oluşturmuştur” dediği, Emre K.’ nın “Galiba bakalım” dediği, İlhan SELÇUK’ un “yav çok şey çok muzirsiniz bu telefonların dinlendiğini bilmiyor musunuz.” dediği, Emre K.’ nın “Biliyorum biliyorum bi şey demiyorum ben siz diyorsunuz valla ben hiç birşey demiyorum ben bütün telefonların dinlendiğini biliyorum cepler evler cumhuriyet zaten cumhuriyeti de biz istedik dilekçe verdik dinlensin diye” dediği, İlhan SELÇUK’ un “…ben ne kadınlarla konuşurken nede dostlarımla konuşurken gümrüksüz konuşuyorum çünkü neyin şaka neyin ciddi olduğunu gerizekalılar bilmezler”, “…işte tarihe yazılmıştır efendim mahkeme zabıtlarına yazılmıştır bide” dediği, 

Bu görüşmede sanık İlhan SELÇUK’  un telefonların dinlendiğini bile bile hem dinleyen kamu görevlilerine hakeret ettiği, hem de istediğiniz kadar dinleyin biz bir plan yaptık derinden bir operasyon yaptık hem hükümeti devireceğiz hemde hükümet direnmeye kalkarsa ordu hazır kuvvet olarak bekliyor diyerek kapatmadan sonra oluşacak kaos ortamı sebebiyle Türk Silahlı Kuvvetleri nin haklı müdahale gerekçelerinin ortaya çıkcağını açıkça söylemekte ve geçmiştede kendisinin bu tür konulardan tecrübesinin olduğunu, bu hususları mahkeme zabıtlarına da yazdırdığını söylemektedir.

Tape:1848, 16.03.2008 günü saat:17.09’ da İlhan SELÇUK ile X bayan/İbrahim Y.’ nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İbrahim Y.’ nin “…… bu Başsavcının şeyi üzerinde de düşünürler şimdi ulan bu bizim aleyhimize bir dosya var ve burda davalıyız biz şimdi herhangi çatışmada matışmadan sonra ortalık birbirine girerse ve askerde müdahale zorunda kalırsa elinde şey var dosya var şimdi ya olayın bu tarafını da düşünmek lazım” dediği,

Tape:1849, 17.03.2008 günü saat:11.02’ de İlhan SELÇUK ile Bilgi/Emre K.’ nın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “… şimdi burada girişilen nokta şu kardeşim şimdiye kadar rejimi kurtarmak için kim müdaha etti asker değil mi” “İlk kez anayasa mahkemesi müdahale edicek” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Evet mağdur ve mazlum olarak evet o o tarafa doğru gidebilir yani bu tabi savaş devam ediyor” “Savaşım devam ediyor çeşitli olasılıklar bunlar” dediği, Emre K.’ nın “Yani şakası yok” dediği, İlhan SELÇUK’ un “İşte zati aliniz bu savaşın içindesiniz” dediği, Emre K.’ nın “Yok efendim” dediği,
Tape:1850 de kayıtlı 19.03.2008 günü saat:12.18’ da İlhan SELÇUK ile Emre K.’ nın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; İlhan SELÇUK’ un “…bence en önemli olaylarından biri Hürriyet te Ertuğrul ÖZKÖK ün yazısı” dediği, Emre K.’ nın “Müthiş bir yazı” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Yani burada ERGENEKON olayını” “Bizden önce Hürriyet ele aldı”, “Bende memnun oldum”, “…şimdi iş geldi geldi ERGENEKON la efendim başsavcının birleştirilmesine geldi”, “…Ertuğrul ÖZKÖK ün yazısından atfen yazmak lazım şimdi... adam dedik ki bu ERGENEKON davası niçin açıldı... di mi”, “Yani müthiş bi olay Yargıtay Başsavcıyla ERGENEKONu birleştirdi”, “Bu sebeple de bu tabi Doğu PERİNÇEK in falan şeyi kaygıları yerli yerindeydi bundan dolayı ERGENEKONun daha iddianamesi bile yok herkese beni ... istiyorlardı” dediği, Emre K.’ nın “Ve de Derin Devlet bize karşı diye yani işte işte işte ERGENEKON işte Derin Devlet işte bize karşılar” dediği, İlhan SELÇUK’ un “…bu arada biz farkındaysanız Doğan a geçtik Doğan Grubuna” dediği, Emre K.’ nın “Evet evet nasıl farkında olmam canım her gün izliyoruz işte onu dün biraz” dediği, İlhan SELÇUK’ un “…öyle bir noktaya geldi ki Türkiye bütün köşe yazıları aynı konuyu yazıyor” dediği, 

Mevcut telefon görüşmelerine bakıldığında şüphelilerin gazetecilik dışında üniversitelerde kadrolaşmaktan,  medyanın tekelden yönetilmesine; partinin kapatılmasından, kapatmadan sonra oluşacak kargaşa ortamına kadar, bu ortamda askerin müdahale etme hakkına kadar hertürlü sosyal ve siyasal ortam ile hukuki ortamların yönlendirilmesine kadar kendilerince operasyoın olarak adlandırdıkları faaliyetleri ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarına uygun olarak gercekleştirdikleri anlaşılmaktadır,

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ a örgüt yöneticisi tarafından kurumlar arasında KOORDİNASYON GÖREVİ verildiği ve bu görevi gereği Mustafa Ali BALBAY’ ın sendika liderlerinden tv sahiplerine kadar görüşmeler yapıp yürütme organını devirmeye teşebbüs eylemlerinin içcinde fiilen yer aldığı anlaşılmaktadır.

Ayrıca 1850 nolu tape içeriğinde de açılan kapatma davası için Emre K.’ nın “Ve de Derin Devlet bize karşı diye yani işte işte işte ERGENEKON işte Derin Devlet işte bize karşılar”  dediği şeklindeki görüşme içeriğinde davayı ERGENEKON un açtırdığı ve yürütme organı makamındakilerinde derin devlet bize de-ava açtı diyecekler diye korkuya kapıldıkları izlenimini vermeye çalıştıkları, davanın başarısız olması durumunda kendileri için bir felaket olacağını söylemeleride dava sonucu planladıkları ortamın oluşmamasından  ciddi endişe ettikleri anlaşılmaktadır. 

Tape:3134 de kayıtlı 27.09.2007 günü saat:18.39’ da Sevgi ERENEROL ile Nuriye isimli şahsın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; “Bugün bi gir tepkimize bu referandum için bi çalışma başlattık.” … “ııı okuduktan sonra yazıyı bi Emin ÇÖLAŞAN ve Mustafa BALBAY ile görüş bu konuda nasıl bize destek verirler ne yapabiliriz. ART olarak ne yapabiliriz. Yani bu referandumda evet çıkarmalıyız ve lehimize çıkarmalıyız. Yoksa cumhuriyet gitti elimizden. Bu son şansımız.” dediği, tespit edilmiş, Sevgi ERENEROL ifadesinde “Bu konuşmayı ben yaptım Nuriye isimli şahıs Nuriye ATABEY’ dir kendisi Avrasya TV’ de program yapımcısıdır. Cumhurbaşkanlığı seçimleri için kadın adaylar öne sürmüştük bu konu ile alakalı konuşmadır” dediği,
Tape No:6339, 18.05.2008 saat:20.24’ de Tuncay ÖZKAN ile Ahmet Hurşit TOLON’ un yaptığı görüşmesinde özetle; Ahmet Hurşit TOLON’ un “Ben seni kucaklarım en az 1000 defa aradım ulaşamadım mesajda bıraktım biliyorum çok yoğunsun” “Bak arkadaş birşey söyleyeyim kim ne derse desin en azından ben işin başından şu noktaya kadar biliyorum bugün herhalde Emin ÇÖLAŞAN’ ı falan izlemişsinder” dediği, Tuncay ÖZKAN’ın “Valla Mustafa BALBAYdan bahsettiler midem bulandı paşam ya” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’ un “Hayır onun şimdi kafası şeye diyor ama arkasından diyor ki keşke ona vermeseydi diyor bak şimdi hep o keşkeler var hatta şöyle birşey dediler herhalde dinlemişsindir ya bir ara otursa sayın ÇÖLAŞAN da dediki ben dinledim e zaten dedi çıktı bende dinledim seni saatlerce anlattı dedi anlattı bende şimdi Millete anlatıyorum burda ya diyorum ki kardeşim evdekiler dahil anlatıyorum bu adamcağız bunu satmazsa süründürürlerdi içeri alırlardı” dediği, Tuncay ÖZKAN’ ın “Tabi paşam bundan sonrasını beklemeden niye böyle bir davranış içindeler üstüne Pazartesi günü Bizim Kanal olarak Televizyon yayınına başlıyoruz”,  “Bütün bunlar herşey ayarlandı benzinimiz bitmişti arabamızı sattık yeni model araba aldık benzin koyduk yolumuza devam ediyoruz” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’ un “Gözüm benim Ankaraya gelirsen beni ara lütfen” dediği, Tuncay ÖZKAN’ ın “Memnuniyet ile Paşam yalnız size bir bilgi vermek isterim 2 gün önce beni Emin ÇÖLAŞAN aradı Emin abi bana dedi ki Tuncay bizim Programımıza çıkmanı ve konuşmanı istiyorum bende Emin abi dedim memnuniyetle bugün için dün aradı beni dediki Tuncay şimdi sen anlarsın ne olduğunu senin çıkmana izin vermediler arkadaş özür diliyorum sana dedi benden dedi”, “Bunu Mustafa ÖZBEK ile Mustafa BALBAY yapıyor niye yapıyor biliyormusun Paşam” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’ un “Özbek yapıyor mu” dediği,  Tuncay ÖZKAN’ ın “Tabi Türkiyem topluluğu bir parti kuracakmış il ve Bölge toplantıları yapıyor biz kaç kişiyiz o toplantılara katılmıyor şimdi burdan saldırarak” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’ un “Özbekin iradesi dışında bana inanıyorsan ben Özbek ile 2 Hafta önce şeyde toplantıdaydım yan yana oturdum 2 gün Cumartesi Pazar 15 Gün önce Türkmenler nedir Yörükler Türkmenler kurultayında hayır istemiyor adam istemiyor ancak büyük bir oluşumda yani Müştereklikte yer almak istiyor hatta size birşey söyleyeyim sen ÇÖMEZ ile görüştün mü hiç” dediği, Tuncay ÖZKAN’ ın “Yok abi ÇÖMEZ ile görüşmedim Paşam” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’ un “Görüşmende yarar var” “ÇÖMEZ de görüşmek istiyor nasılki Yaşar bey hatırlıyorsanız görüştü oda görüştü ben biliyorum hepsini ben hepsinin neyle uğraştığını biliyorum ben açık kalplilik ile hiç bir bağlantım hiçbir yer ile bağım bir bağlantım sözüm yok” dediği, Tuncay ÖZKAN’ ın “Ben sizi biliyorum Paşam ben sizin Vatan... nasıl düştüğünüzü biliyorum bu yollara” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’ un “Şimdi dilersen dilediğin an beni ara”, “Sen nerdeysen orda bir görüşecek oda ciddi çalışıyor oda yani bütün bu çalışmalara herkes dikkate alıyor bilmeni istiyorum” dediği,

Tape No:6340, 22.05.2008 saat:18.18’ de Tuncay ÖZKAN ile Ahmet Hurşit TOLON’ un yaptığı görüşmede özetle; Ahmet Hurşit TOLON’ un “… bak şimdi burada bizim Yönetimin tanıdığın bütün hepsini tanıyorsun yönetimin bütün Muhterem Hanımefendileri burada”, “Biz artık senin yürüdüğün yolda yanında olduğumuzu bir kez daha teyit ediyoruz”, “Ama bizim müşterek bir ricamız var”, “Şimdi biz bir cenaze törenine katıldık orda senin ve benim çok can dostumuz ÇÖLAŞAN ile beraberdik”, “O zatıaliniz ile birşey konuşmuş bu yarın akşam çıkacağınız SKY TÜRK de bir Program var”, “Şimdi birisi Yüzde Elli iştirak etti size Pazar günkü Programında”, “Şimdi bizim gönlümüzden geçeni size dostunuz olarak söylüyorum”, “Eğer doğrudan onu muhattap alırda” dediği, Tuncay ÖZKAN’ ın “Asla Paşam asla”, “Yüzde yüz haklıyım”, “Ama Yüzde yüz kararlıyım ne CHP ile neden bizim cenahtan bir tek kişi ile kavga etmeyeceğim Paşam” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’un “Bak ben sana birşey söyleyeyim mi hep kazanacaksın işte yine kazandın şimdi ben arkadaşlarıma duyuracağım Hanımefendilere çünkü bizim bitişik kulvarlardaki insanlara ihtiyacımız var bu sana yeter mi” dediği, Tuncay ÖZKAN’ ın “Paşam tabiki ben dün İlhan abiyide ziyaret ettim onada anlattım” “Benim kavgamın kiminle olduğu belli”, “Eğer ben bu kavgadan dönersen eğer ben satış işlemini maddi bir menfaat veya başka birşey için yaparsam” dediği, Ahmet Hurşit TOLON’ un “…biz yanındaki yerde yürümeye devam ediyoruz”, “beni bir defa daha mutlu ettin ama sen onun hatasından geri dönmesini sağlayacaksın” dediği,

Şüpheliler arasında örgüt içi çekişmeler ve çekememezlikler çıktığında birbirlerini üst düzey yöneticiler olan Ahmet Hurşit TOLON’ ve İlhan SELÇUK’ un devreye girerek taraflara birbirleri aleyhinde konuşmamaları için talimat verdikleri anlaşılmıştır.  

ŞÜPHELİ BEYANLARI

Şüpheli Hamza DEMİR’ e ait ceptelefonu ve sim kartta Mustafa BALBAY: 0533 318 8486 olarak numarasının yazılı olduğu anlaşılmıştır.


Şüpheli Kemal AYDIN Savcılık İfade Tutanağında;

Emniyetteki ifadesinde şüpheli Mustafa Balbay'ı tanıdığını beyan ettiği hatırlatılarak sorulduğunda, kendisinin şuanda unuttuğunu, şüpheli Mustafa Balbay'ı da Ankara'da Mart yada Nisan ayında yapılan kitap fuarında gezerken gördüklerini, kızı şüpheli Mustafa Balbay ile bir konuyu görüştüğü esnada kendisinin de yanlarına gidip tanıştığını, bunun dışında bir tanışıklığının olmadığını,
Şüpheli Sinan AYGÜN Emniyet İfade Tutanağında;

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ ı basından tanıdığını TV Programlarını izlediğini, zaman zaman her ikisinin de Ankara Protokolünde olduğundan dolayı Devlet Protokolü tarafından düzenlenen bütün Resepsiyonlarda karşılaştıklarını,
Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ Savcılık İfade Tutanağında;

İsimlerini sayılan şüphelilerden sadece Doğu PERİNÇEK, Emin ŞİRİN, Güler KÖMÜRCÜ, İlhan SELÇUK, Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU, Veli Küçük, Mustafa Ali BALBAY, Sinan Aydın AYGÜN, Ahmet Hurşid TOLON, Erol MÜTERCİMLER, Mehmet Şener ERUYGUR ve Sami HOŞTAN' ı tanıdığını, diğerlerinin hiçbirini tanımdığını,

Şüpheliler Doğu PERİNÇEK, İlhan SELÇUK, Mustafa Ali BALBAY ve Erol MÜTERCİMLER’ i basında meslektaşı olması nedeniyle tanıdığını, ayrıca Güler KÖMÜRCÜ’ yü de kendisiyle birlikte aynı medya grubunda görev yaptığı için tanıdığını, ancak kendileri ile bir samimiyetinin olmadığını,

Şüpheli Şener ERUYGUR Savcılık Sorgu Tutanağında;

Şüpheli MUSTAFA ALİ BALBAY’ ı Cumhuriyet Gazetesi Ankara temsilcisi olması vasıtası ile tanıdığını, zaman zaman Ankara' da şüpheli İlhan SELÇUK’ un da katıldığı Kent Otel’ de ayda bir yapılan yemekli toplantılara katıldığı zaman karşılaştığını,

Şüpheli Mustafa Ali BALBAYI’ın dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu görüşmeler  
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Halil Kemal GÜRÜZ
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Mehmet Şener ERUYGUR 
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Muhittin Erdal ŞENEL 
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Sinan Aydın AYGÜN 
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Ahmet Tuncay ÖZKAN 
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Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ  
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Yalçın KÜÇÜK 







4
e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

 Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ ın Cumhuriyet Çalışma Grubu üyelerenden olan Levent Ersöz ve Hasan Atilla UĞUR ile 23.12.2003 tarihinde Hasan Atilla Uğur İle Jandarma Genel Komutanlığı Karargâhında yaptıkları ve şüpheliler tarafından gizli kamerayla çekimi yapılan görüşmenin dökümünde, cumhurbaşkanının mesajlarını şüphelilere ilettiği, bazı yerlerde nasıl kadrolaşılabileceğini görüştükleri, asker olan şüphelilerin elde ettikleri istihbari bilgileri Mustafa Ali BALBAY’ a ileterek kullanılmasını sağlamaya çalıştıkları, kendilerine gelen haberlerin de doğruluğunu teyit için her zaman istahbarat birimlerini arayıp teyit edilecek haberleri yazdırmalarını söyledikleri. Ayrıca şüpheli Mustafa Ali BALBAY bu görüşmede verilen talimatta örğütlenmeye konu medyanın Kurtuluş savaşının yeni medyası olacak başka çaresi kalmadı, şeklinde talimatlar verilmesi de aralarında ki ilişkinin sıradan gazetecilik ilişkisi olmadığı örgütsel konumdaki işbirliği ilişkisi olduğu anlaşılmaktadır. Ayrıca görüşme içeriğinde M.Ali BALBAY ..diyor en geçerli darbe bu dönemdeki diyor. Yani bu sistem içinde nasıl olur diyor. Bütün tartıştığımız nokta bu diyor diyerek aslında darbe ortamının oluştuğunu kendinsine anlattığını söyleyerek muhatap olduğu askeri görevli şüphelileri de bu konuda ikna etmeye çalıştığı anlaşılmaktadır.

Şüphelinin gazeteci olmasına rağmen özellikle 2003-2004 yılları arasında şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR’ la müteaddit defalar görüşmesine rağmen bu görüşmelerin hiçbirini gazetedeki köşesinde yayınlamamıştır.

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY bu yıllarda yapılan darbe yoluyla yürütme organını devirmeye teşebbüs fiil ve eylemlerinin hazırlık hareketleri içinde aktif olarak yer aldığı, Bu dönemde devletin üst kademesindeki görevlilerle gizli görüşmeler yaparak üst düzey yönetici konumunda olan İlhan SELÇUK’ un tüm mesajlarını bu görevlilere aktardığı. İlhan SELÇUK’un “Ankara ya geliyorum herkezi topla demesi” üzerine İlhan SELÇUK’un yaptığı tüm gizli görüşmelerin sekreteryalığını yaptığı ve bu konuda yaptığı işlerin tamamını bilgisayarına sifreli olarak not ettiği, bu konudaki dijital inceleme raporunda belirtilen ayrıntılar göz önüne alındığında şüpheli Mustafa Ali BALBAY ın gazetecilik mesleğini sürdürmekte iken bir taraftan da aynı kimlikle ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst düzey sivil yöneticileri ile üst düzey askeri yöneticileri arasında irtibatı sağlamak suretiyle ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarına ulaşmasında aktif görev aldığı, dışardan bakıldığında gazetecilik mesleğini icra ediyor gibi görünmesine rağmen aslında şüphelinin örgütsel içerikli toplantı ve eylemlerin her iki tarafa da ulaşmasına aracılık ettiği.

 Yine şüpheli de ele geçirilen ve devletin güvenliğine, iç ve dış siyasal yararları gereğince gizli kalması gereken çok sayıda bilgi ve belgeyi temin ettiği, bu bilgi ve belgeleri örgütsel faaliyetlerde birlikte hareket ettikleri şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR, Ahmet Hurşit TOLON, Levent Ersöz ve Hasan Atilla UĞUR’ dan elde ettiği, yine birçok MGK toplantılarına ilişkin içinde devlete ait gizli bilgi ve belgeler bulunan evrakı elinde bulundurduğu,

Gazeteci sıfatıyla bu belgeleri bulundurduğunu iddia etmiş ise de, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN temel amaçlarından biri olan bilginin paraya çevrilebilirliği ve istihbarat toplamanın örgütsel açıdan önemine binaen şüphelinin Örgütsel çalışmalar gereği irtibat kurduğu kişilerden devlete ait gizli bilgi ve belgeleri elde ettiği. Şüpheli de elde edilen devlete ait gizli bilgi ve belgelerin diğer örgüt üyeleri Fikret EMEK, İsmail YILDIZ ve Ergün POYRAZ da elde edilen bilgi ve belgelerle benzer nitelikte olduğu,

Cumhuriyet Çalışma Grubu faaliyetleri çerçevesinde darbe zemini hazırlamak ve şartların olgunlaşmasını sağlamak için “genç subaylar rahatsız” başlıklı haberi yüksek rütbeli ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜüyelerinin talimatları ve Cumhuriyet Çalışma Grubu kararları sonrasında kendi gazetesinde yazdığı böylece Cumhuriyet Çalışma Grubu tarafından planlanan SARIKIZ ve AYIŞIĞI darbe planlarına yönelik kaos ortamı için düşünülen psikolojik harekat planını başlattığı anlaşılmıştır. 

İlhan SELÇUK, beyanıyla kendisine Ankara da kurumlar arasındaki koordinasyon vazifesinin verildiği yukarıda mevcut telefon görüşmelerinden anlaşılmaktadır.

Yine yukarıda belirtilen şüpheliler İlhan SELÇUK’ a ait telefon görüşmelerinde sürekli kapatma davasının açılması ve karışıklık çıkması için gayret ettikleri, sonunda kapatma davası açılınca, Tape:1847, 16.03.2008 günü İlhan SELÇUK ile Emre K.’ nın yaptıkları telefon görüşmesinde İlhan SELÇUK’ un “laf aramızda zatı aliniz de bir Askeri müdahalenin de gerekçesini oluşturmuştur” diyerek kendisinin askeri müdahelenin gerekçesini oluşturduğunu beyan ettiği, yine Tape:1849 da kayıtlı 17.03.2008 tarihinde aynı kişiyle yaptıkları telefon görüşmesinde; sanık İlhan SELÇUK’ un “… şimdi burada girişilen nokta şu kardeşim şimdiye kadar rejimi kurtarmak için kim müdahale etti asker değil mi”, “İlk kez anayasa mahkemesi müdahale edicek” dediği, İlhan SELÇUK’ un “Evet mağdur ve mazlum olarak evet o o tarafa doğru gidebilir yani bu tabi savaş devam ediyor”, “Savaşım devam ediyor çeşitli olasılıklar bunlar” dediği, Emre K.’ nın “Yani şakası yok” dediği, İlhan SELÇUK’ un “İşte zati aliniz bu savaşın içindesiniz” dediği, Emre K’ nın “Yok efendim” dediği, şüpheli İlhan SELÇUK’un yönettiği örgüt kitlesince oluşturulan ortamda telefonlarının dinlendiğini bilerek adeta meydan okurcasına yapılan örgütsel çalışmaları ŞAVAŞ olarak nitelemektedir. Kendilerini Cumhuriyetçi olarak tanımlayan örgüt üye ve yöneticilerinin kendi yurttaşları arasında karşı siyasi görüşte olan insanlara karşı yapılan faaliyetleri şavaş olarak nitelemeleri de ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN hangi amaca hizmet ettiğini açıkça göstermektedir.

Şüpheli Mustafa ÖZBEK’ in Mustafa Ali BALBAY’ a danışmadan hiçbir iş yapmadığı görülmektedir. Görünüşte farklı siyasi görüşlere sahip olan bu kişilerin birbirlerine danışmadan hiçbir adım atmamaları da aralarındaki örgütsel ilişkinin önemli göstergelerinden birisidir.  Yine Mustafa Ali BALBAY’dan ele geçirilen belgeler arasında yer alan ve Mustafa ÖZBEK’ le yaptıkları görüşmelerde Metal İş Sendikasının yüklü miktarda parasının olduğu bunun % 40’ ını istedikleri şirketler vasıtasıyla kullanabilecekleri şeklindeki notlar ile şüpheli Mustafa ÖZBEK’ in her ay düzenli olarak cumhuriyet gazetesi strateji ekinin finansmanı için para gönderdiği bu para gönderme işinin çok uzun yıllardan beri devam ettiği göz önüne alındığında, darbe ortamı hazırlanması çalışmalarında Sivil toplum kuruluşlarının yanında büyük kitleleri harekete geçirme kabiliyeti bulunan sendikaların da tek merkezden yönetilmeye çalışıldığı ortaya çıkmaktadır.

Şüphelinin dijital raporları arasında yer alan;

25.2.2004 çarşamba 

-     Levent ve Kürşat abi ile görüşme... Heyecanlılar. Ciddi bir kararı almış olmanın rahatlığı içindeler 

-     Atacağımız adım çok önemli. Bunu bir anlamda Amasya tamimi gibi düşünün. O kadar kesin bir başlangıç... Ama aynı gün Denktaş’ın da olması ciddi bir durum. Denktaş’ın öne geçmemesi gerekiyor 

MB- öyle diyorsunuz ama, Denktaş zaten gündemde o öne geçer.. 


Biz asıl bu toplantının öne çıkmasını istiyoruz 

 Aynı gün akşam, Mustafa ÖZBEK'le yemek... Özbek’in yanında Hasan Ü., Bülent E. vardı ve Gökhan Ç. bir de basın daşınmanı.. Avrasya TV'nin yayına başlamasıyla ilgili hazırlıkları anlattı. Ulusal duruşu olan herkesi çağırıyorlar. Özbek heyecanlı... Bu işi başaracağız diyor. Asıl olan biziz diyor 


Biz Avrasya TV'ye Kıbrıs’ta başlattık. Gelen telefonları dinlesen ağlarsın. İnsanlar o kadar duyarlı   O gün panelde söylediklerinizi ekranda söyleyeceksiniz. Mikrofon sizin. Ne istiyorsanız söyleyin. Memleketi bunların elinden kurtarmamız lazım”

 
4 Nisan 2004

Büyük Anadolu Otelinde Mustafa ÖZBEK'le yemek... Ciddi beklenti içindeler. Askerin bir çıkış yapabileceğini düşünüyorlar. Ne olabilir, bilmiyorlar. Avrasya TV'nin kabloya girmemesine yanıyorlar. Denktaşın daha sert konuşmasını bekliyorlar. İş referanduma kalırsa evet çıkacağını düşünüyorlar.. 

Memet’le de konuştuk... Merak etmeyin biz inanıyoruz,, planlıyoruz hayır çıkar diye düşünüyoruz. Zaten arkadaşlar gittiler. Çalışmaya başladılar. İlk gelen bilgiler de zaten bu yönde. 

Yarınki toplantıda da BİRLE BİR bir görünüyor. Dört(Komutan) ayrı görünüyor. Her şey daha iyi ortaya çıkabilir. O durumdan sonra. Biz artık rahatız. İsviçredeki süreci etkilemek istemiyorlardı. Şimdi o bitti.

Onlara gelen bilgiye göre İsviçrede Türkiyeden giden gazetecilerle BM birlikte çalışmış. Nasıl sunulursa Türkiyeden olumlu hava çıkar ona bakmışlar. Yunanlı gazetecilerle de konuşup karşılıklı ne tür manşetler gerektiğini kararlaştırmışlar. kendi aralarında konuşup şöyle manşet atalım demişler.

“İS'in 3-7 Ocak 2005 Ankara gelişi. 

3 Ocak Akşamı Özbek'le görüşmede, Strateji ekindeki Ereğli'de neden olmadıkları konusuna üzülmüşler... 9.30'da eve gittim. Mustafa SARIGÜL'ün adamları aradı. İS'le ve sizinle akşam yemeği. İS evimizin önüne geldi, birlikte Şeraton, İtalyan rest de özel odalardan birinde avukatı Mesut, eşi, Güryüz K. ve iki kişi daha. Sarıgül, 810 oyla geliriz. Disiplin kurulunda çıkan 8-7'lik sonucu öngörmüş. 

İS Sarıgül'ü destekleme eğiliminde ama, onun da birşey olmayacağını söylüyor”

23 Mart 2005 “Saat 13.00 Türk Metal'de Mustafa ÖZBEK'le görüşme

Sıcak bir görüşme... Karşılıklı işbirliği. Yemekte soğumuş balık ve bol yeşillik... Bulgur pilav 

- Bence çözüm giderek zorlaşıyor. Ya bunları tümüyle alıp indirecek toplumsal gücü fazla bir iktidar ya da darbe... Yanlış anlamayın, istiyor değilim. En çok biz zarar görürüz ama, çözüm burada görünüyor. 
- Bu devletin, sendikaların tepesindekilere bakıyorum yanlış anlamayın hepsi Gürcü. Başbakan, Salih K., ADD Genel Başkanı. 

- Cumhuriyet'le her şeye varız. Arkadaşlar proje getirsinler. Bizim Türk Metal'in kullanılabiecek 8 Trl var. Bunun yüzde 40'ı yasaya göre şirketlere ortak olmaya, hisse almaya uygun. 

Cumhurbaşkanı ile görüşmede adının geçtiği yerleri anlattık.”

 “Akşam Muzaffer E., Metin P., Erhan A., İlhan abi Bilkent fişhause... şarap, balık, sohbet. İlhan abi çok neşeli... Düzlüğe çıktık, kara geçtik... Erhan, biz ne yapabiliriz, proje, kağıt parası biz verelim falan dedi.”

Şeklindeki görüşme notlarından, şüphelinin fiilen darbe çalışmalarının içinde yer aldığı gibi bu çalışmalar sırasında şüpheli Mustafa ÖZBEK’in sendikalara ait paralarının yürütme organını devirmeye teşebbüs eylem ve fiillerinde kullanılmasını teklif ettiği, Mustafa Ali BALBAY a sormadam iş yapmayan  ve Cumhuriyetle her şeye varım diyerek örgütün gizli gücüne tam itaat ettiği anlaşılmaktadır. Sosyolojik olarak bakıldığında; farklı sosyal  grup ve siyasi görüşlerden insanların gizlice belirli bir amacın etrafında örgütlenip, yönlendirilmesi ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN diğer örgütlerden farklı bir yapıda olduğunu veyönetildiğini göstermektedir.
Medyanın örgüt tarafından kontrol altına alınmasından da sorumlu olan şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ ın bu  faaliyetler çerçevesinde;  şüpheli Levent Ersöz’ le  görüşmeler yaparak Cumhuriyet gazetesinin askeri birliklerde sattırılması konusunu konuşmuştur. 

Şüphelinin  Özden Ö.’ e ait günlüklerin bir kısmının ele geçirmiş olması,  örgüt içersindeki bilgi ve belgelerin paylaşımını ortaya koyduğu gibi üniteler arasında yapılacak farklı faaliyetlerin eşgüdüm içerisinde yürütüldüğünü de göstermektedir.

Ayrıca Cumhurbaşkanı ile görüşmeler yaparak Cumhurbaşkanının yapacağı atamaları kontrol ve takip ettikleri, tüm bu faaliyetleri İlhan SELÇUK ile birlikte yapıyor olması, örgüt içersinde üst düzey yönetici olan İlhan SELÇUK’ un yardımcısı olduğunu gösterdiği, ayrıca sürekli ekonomik sorunlar yaşayan bir gazetenin temsilcisi olarak şüphelinin irtibat halinde olduğu üst düzey bürokratlar ve askeri şahıslar ile devlet yöneticileri ile gazetecilik ilişkisi çerçevesinde yoğun irtibat kuramıyacağı, aktif irtibatlarını ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyelerinin referansıyla gerçekleştirdiği anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY tüm deliler çerçevesinde ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst yönetiminde yer alan özel vazifeyi haiz örğüt üyesi konumunda olduğu üst düzey kişilerin koordinasyonundan sorumlu olduğu, içinde devlete ait gizli bilgi ve belgelerin bulunduğu birçok gizli belgeyi elde edip bulundurduğu.

Belge içerik ve miktarları göz önüne alındığında çok sayıda ve farklı devlet birimlerine ait çoğunluğu devletin güvenliğine ait önemdeki belgeyi gazetecilik kimliğiyle elde etmesi mümükün bulunmdığından şüphelininbu belgeleri ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyeleri ve üst düzey yöneticilerinden elde ettiği anlaşılmakta olup şüphelinin  TCK 326 ve 327  ve 334 maddelerinde yazılı suçları işlediği.

Yürütme organını devirmeye teşebbüs eylem ve fiillerinin içinde her aşamasında aktif olarak yer aldığı anlaşıldığından, TCK 312/1, 313/1 maddelerinde belirtilen suçlara da iştirak ettiği anlaşılmakla,

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ın ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN  üyesi olduğu eylemleri gereğince TCK.nun 311/1 , 312/1 313/1 314/2, 326, 327 ve 334 maddeleri ile  3713 sayılı kanun 5.md.leri ve TCK’nın 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılmasının talep edilmiştir . 
6- Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı 

Ergenekon isimli dokümanı ilk defa Emniyet’te gördüğünü, Fakat bu dokümanla ilgili haberleri daha önceden medyada duyduğunu.  Ergenekon’un Yöntem, Prensip ve Stratejisi hakkında herhangi bir bilgisinin olmadığını, örgütün bugüne kadar hiçbir faaliyetine katılmadığını, Yine Lobi isimli Dokümanı ilk defa Emniyet’te duyduğunu, bu dokümanla alakalı kimlerin ne gibi yöntemler belirlediğini bilmediğini, Lobi Faaliyeti hakkında herhangi bir faaliyete katılmadığını, “Devletin Yeniden Yapılanması Üzerine Öneriler” ve “Devletin Yeniden Yapılanması Üzerine” isimli dokümanlar hakkında bilgisinin olmadığını, Bu güne kadar yakalanan şüphelilerden söz konusu dokümanlar ile Ergenekon dokümanları olarak tabir edilen diğer dokümanlar hakkında herhangi bir bilgisinin olmadığı, Kim veya kimler tarafından hazırlandığı hakkında herhangi bir fikrinin bulunmadığını .

Şüphelilerden,  Emin ŞİRİN’ i Milletvekili olduğu dönemlerde TBMM’nin 23 Nisandaki resepsiyonunda, Flash TV de Sabahattin Ö.’ ın Programında, Bazen de Protokoller de karşılaştığını.

 Veli Küçük’ ü Yaklaşık 2 yıl önce Ankara da bir Sünnet Töreninde kimin olduğunu hatırlamadığı bir törende tanıdığını, bunun haricinde başka bir yerde karşılaşmadığını. Fakat kendisiyle yakalanmasından 15 gün önce PKK İtirafçısı Sami DEMİRKIRAN’ın kendisini arayarak görüşmek istediğini ve kendisine yazmış olduğu kitabı tanıtacağını, Sami DEMİRKIRAN’ın telefonda “Veli Küçük Paşam beni çok iyi tanır, bana inanmıyorsanız ondan sorabilirsiniz” demesi üzerine Veli Küçük Paşanın telefonunu bularak kendisini aradığını ve ismi geçen şahsın beyanlarının doğru olup olmadığını kendisine sorduğunu, Veli Küçük’ ün de “doğrudur kendisi iyi çocuktur” dediğini ve kendisiyle daha sonra bir görüşmesinin olmadığını, 

 Güler KÖMÜRCÜ’ yü Medya’dan tanıdığını ve bir defasında da Başbakanın Amerika gezisinde Basın Mensubu olarak gördüğünü.

  Doğu PERİNÇEK’ i Ankara da birçok Protokol’de Siyasi Parti Genel Başkanı olarak bulunduğunu ve bu davetlerde görüştüğünüBu konuyla ilgili birkaç telefon görüşmesinin olduğunu. Kendisiyle herhangi bir dostluğunun olmadığını,

 Sevgi ERENEROL ile Başarılı Kadınlar Ödül Töreninde karşılaştığını. 

 Vedat YENERER’ i tanıdığını. Hazırlamış olduğu televizyon programına katıldığını. En son iki sene önce Ankara ya iş için geldiği zaman yanına geldiğini orada görüştüğünü. Bu ziyarette kendisiyle Röportaj yaptığını, daha sonra görüşmediğini . 

 Hayrullah Mahmut ÖZGÜR’ ü Star gazetesi Ankara Temsilcisi olduğu dönemden tanıdığını. Yaklaşık 5 yıldır görüşmediğini.

 Kemal ALEMDAROĞLU ve İlhan SELÇUK’ u basından tanıdığını. Bunun haricinde bir bilgisinin olmadığını, 

 Sedat PEKER’ i Bundan 6–7 Yıl Önce Bir Düğünde Karşılaştığını Sadece Orada Gördüğünü. Konuşmadığını.
Mustafa Ali BALBAY’ ı Basından Tanıdığını TV Programlarını izlediğini. zaman zaman her ikisinin de Ankara Protokolünde Olmasından dolayı Devlet Protokolü tarafından düzenlenen bütün Resepsiyonlarda karşılaştığını, 
Erol MÜTERCİMLER’ i Televizyondan tanıdığını bir iki kez programına katıldığını Devlet Protokolü tarafından düzenlenen bütün Resepsiyonlarda karşılaştığını, 
Ahmet Hurşit TOLON’ u Emekli Olduktan sonra Kokteyllerden ve Protokolden tanıdığını. 

Mehmet Şener ERUYGUR’ u Jandarma Genel Komutanı olduğu dönemde ATO Başkanı sıfatı ile gittiğini ve görüştüğünü, emekli olduktan sonra kendisini hiç görmediğini ve görüşmediğini,

Ufuk BÜYÜKÇELEBİ’ yi basından tanıdığını.

Rıfat Bey, Abdurrahman Y., Hasan G. ve Genel Kurmay Başkanına Hayırlı olsun için Randevu talebinde bulunduğunu, Bu Randevu taleplerinin Ticaret Odasının Resmi Kayıtlarında mevcut olduğunu, Ancak Randevu aldıktan bir Hafta sonra ATO Meclis Başkanı Nuri G.’ün ani rahatsızlığından dolayı Resmi yazı ile bütün Randevuların iptal edildiğini, 

Yalçın TANFER isimli şahsı tanımadığını . Bu Mektubun geldiğini hatırladığını, kendisine günde bu şekilde 60–70 tane mektup geldiğini mektupları önce danışmanlarının okuduğunu üzerlerine bilgi notu yazıldıktan sonra kendisine sunulduğunu, Bu mektup eline geldiğinde çok uzun olduğu için ortalama bir hafta sonra okuduğunu, okuduğu zamanda mektubun birçok kısmının saçma olduğuna inandığını, Bunun sebebinin de mektupta Mehmet A., Tansu Ç., Rahmi K. ve benzeri kişilerle ilgili bir sürü kendisinin önemsemediği konuların olduğunu, Bu yüzden sekreteri Canan’a bu mektubun kaldırmasını istediğini 

Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN’nün İmzası ile 11/06/2004 tarihinde dönemin Jandarma Genel Komutanı olan Org. Şener ERUYGUR’A gönderilen randevu talep yazısında kısaca verilecek emirleri öğrenmek ve genel olarak son gelişmeler ile ilgili görüşlerini dile getirmeyi amaçladığı randevu talebine neden gereksinim duyduğu? Ve Org. Şener ERUYGUR’UN bütün emirlerini yerine getirecek miydiniz? Sorularına verdiği cevapta Bu Mektubun Odamıza kayıtlı olan herhangi bir gizliliği bulunmayan Bütün Kuvvet Komutanları için hazırlanan Matbuu bir randevu talebi olduğunu. Bu randevulara Yönetim Kurulu ve Meclis Başkanlık Divanı ile birlikte gidildiğini, Yılda bir iki defa nezaket ziyaretinde bulunulduğunu, Aynı şekilde bu ziyaretlerini Cumhurbaşkanı, Başbakan Bakanlara ve Meclis Başkanına da yapıldığını, Orgeneral Şener ERUYGURUN emirlerini yerine getirmesinin söz konusu olmadığını, kendisinin de bugüne kadar da böyle bir emir almadığını,

1991 yılında Masonluğu çok merak ettiğini ismini vermek istemediği bir arkadaşı vasıtasıyla başvuru yaptığını ama başvurusunun reddedildiğini. Kamuoyunda buranın çok gizli bir birim olduğundan bahsedildiğini bu yüzden kendisinin çok ilgisini çektiğini, bundan dolayı iki yıl sonra tekrar müracaatta bulunduğunu, müracaatının daha önce reddedildiğinden dolayı  iki yıl beklemek zorunda kaldığını, ikinci müracaatında kabul olunduğunu ve iki üç sene aralıklarla Ankara Mithatpaşa Caddesinde bulunan Locaya gittiğini, ancak kafasının sarmadığını daha sonra istifa ettiğini, Tamamının 35 derece olduğunu bildiği yapılanma içerisinde 2. dereceye kadar yükseldiğini sonra bıraktığını, 1996 yılından itibaren herhangi bir ilgisinin ve alakasının kalmadığını, Herhangi bir nedeninin olmadığını çok kullanmadığı bir cüzdanının içerisinde kalmış ve  varlığından habersiz olduğunu .
Atatürkçü Düşünce Derneği Üyesi değilim, Türkiye’de bulunan herhangi bir dernek merkezine bu şekilde maddi bir yardımda bulunmadım, 
    Savcılık beyanı

İnşaat malzemeleri sattığını ve Ankara'da mütahitlik yaptığını, Aynı zamanda ATO başkanı olduğunu. Başka her hangi bir dernek ile irtibatının olmadığını, 1991 yılında Büyük Mason Locasına bir sefer üye olduğunu, daha sonra istifa ettiğini, Her hangi bir yer ile alakasının olmadığını, 

Şüphelilerden Veli Küçük' ü 3–4 yıl önce gittiği bir sünnet düğününde tanıdığını, Sevgi ERENEROL' u bir kadın kuruluşunun organize ettiği toplantıda tanıdığını, daha sonra irtibatının kalmadığını, 

devletine bağlı milliyetçi ve muhafazakâr bir insan olduğunu, iddia edildiği gibi gizli oluşumlar içerisinde bulunmadığını ve darbe planı içinde yer almadığını, Ergenekon örgütünü medyadan duyduğunu, 


CÇG (Cumhuriyetçi Çalışma Grubu) isimli oluşumunu hiç duymadığını, böyle bir oluşum içinde yer almadığını, Emniyette bu konularda bazı belgeler gösterildiğini ancak bu belgelerle hiç bir alakasının olmadığını, Deniz Kuvvetleri Komutanı Oramiral Özden Ö.' e "niçin darbe yapmıyorsunuz, asker üstüne düşeni yapsın" şeklinde bir beyanın olmadığını,  Özden Ö.' i iki kere ziyaret ettiğini, birincisinde ATO olarak yönetim kurulu ile resmi ziyarette bulunduğunu, diğerinde ise bir sergi açılışı ile alakalı gittiğini, Özden Ö.' in darbe günlükleri olarak bilinen günlüklerinde kendisi ile alakalı yazdıkları yazıların yalan olduğunu. Özden Ö.' in de kendisine "sivil toplum kuruluşları da üstüne düşeni yapsın" şeklinde bir beyanda bulunmadığını.

Şener ERUYGUR' dan elde edilen mektubu kendisinin yazdığını. 

Erol MÜTERCİMLER’İ televizyondan tanıdığını,

Güler KÖMÜRCÜ' yü gazeteci olarak tanıdığını, onun dışında Türkiye' de her hangi bir irtibatının olmadığını

Yalçın TANFER' i tanımadığını, Mektupta yazdığı şeyleri deli saçması olarak değerlendirdiğini Her hangi bir adli merciye intikal ettirmediğini,

Mevcut iletişim tespit tutanakları ile alakalı olarak, Hasan Atilla UĞUR' u tanımadığını, Hasan Atilla UĞUR ile yapılan mevcut görüşmenin kendisine ait olduğunu,

Erol MÜTERCİMLER ile protokol ve televizyondan tanıştığını. Telefon ile zaman zaman görüştüğünü. Kendisi ile dost olmadığını,  Erol MÜTERCİMLER ile yapmış olduğu tape 4916 sayılı "bu akşam vurup kırıp geçireceği, çok güzel belgeler açıklayacağım" şeklindeki görüşmeyi kendisinin yaptığını,

Hurşit TOLON ile emekli olduğundan beri görüşmediğini

Turhan ÇÖMEZ' i AKP' den ötürü tanıdığını. halen görüştüğünü, görüşmelerinde AKP' nin bölünmesi halinde kaos ortamı oluşacağını ve ekonomide kriz çıkacağını öngördüğünü, partinin bölünmemesi için bazı görüşmeler yaptığını ve bu vesile ile bazı üst düzey siyasetçilerle görüştüğünü Amacının partinin bölünmemesi ve kaos ortamı oluşmaması olduğunu,  

4943 numaralı görüşmede Korkmaz K. isimli şahısın Fox TV.' nin ortaklarından bir olduğunu, bu görüşmede "AKPyi başka türlü bölemeyiz, Abdüllatif ŞENER' i biraz gün yüzüne çıkaralım" derken bu adam ile böyle konuşmak gerektiği için böyle konuştuğunu. Yoksa öyle bir niyetinin olmadığını,

Şener ERUYGUR' dan elde edilen "Cumhuriyet Çalışma Grubu Devre Raporu - 11 " başlıklı 16 Şubat 2004 tarihli Jandarma İstihbarat Başkanlığı gizli ibareli belge Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN’ e gösterildiğinde Erol M. ile bir irtibatının olmadığını 2 ay önce canlı yayında karşılaştığını, belgenin 6 sayfasında bulunan "hükümetin acil eylem planı, bu çalışmayı kamuoyu ile paylaşmak için Sinan AYGÜN ile paylaşılabilir" denilmesinin kendisiyle alakası olmadığını. Hükümetin acil eylem planını bilmediğini. 

    Sorgu beyanı 

Emniyet ve savcılıkta verdiği ifadeleri aynen tekrar ettiğini, oda başkanlığı yaptığını Ankara Ticaret Odası üyelerinin son altı aydır yoğun bir şekilde yaşamakta olan Ekonomik durgunluğun etkisiyle tepki vermeye başladıklarını, protesto ve yürüyüş isteklerini ilettiklerini, sokağa dökünülsün diye temennide bulunduğunu, defalarca Devlet büyüklerine bu konuyu yani ekonomik problemleri aktarmasına rağmen duyarsız kalındığını, son ümit olarak taleplerinin ciddiye alınmasını sağlamak için halkın sokağa dökülmesini istediğini, buradaki halktan kastının ilişkide olduğu esnaf kesiminin olduğunu,

 Şüpheliler içerisinde tanıdığını söylediği kişilerle yakın temasının olmadığı, Sedat PEKER'İ Ankara'da Şarton veya Hilton otellerinden birinde yapılan düğün töreninde kimin düğünü olduğunu hatırlamadığı bir mekânda tanıdığını, kapıdan çıkarken karşılaştığını, Sencer Ö.' ı tanıdığını, Sencer Özkan'ın annesi ile kayınvalidesinin ortaokul arkadaşları olduklarını. Okunan Sencer Ö. ve Atilla UĞUR’UN konuşmalarını hatırladığını, Sencer Ö.’ nın makamında tanımadığı Atilla UĞUR ile konuştuğunu bu sırada telefonu kendisine verdiğini kendisinin de  karşı tarafa komutanım diye hitap ettiğini,

 Başbakanlığın gizli ibareli belgesini gördüğünü, büyük olasılıkla danışmanları tarafından dosyalanan ve okunan bir belge olduğunu, aynı şekilde yöneltilen Yalçın TANFER ile ilgili mektupta gönderilen konuları bildiği fakat önem vermediği bir mektup olduğu ancak prensip olarak gönderilen önemli-önemsiz tüm mektupları arşivlediğini,

ADD'ye resmi ve gayri resmi hiçbir yardımının olmadığını, Neden kendilerine yardımcı olduğumu ifade etiklerini bilmediğini, devlet görevlileri ile yaptığı tüm görüşmeleri resmi yazışma ile randevu alarak yaptığını, yönetim kurulunun da bundan haberdar olduğunu, darbe günlükleri diye kamuoyunda bilinen günlüklerde neden hakkında kışkırtıcı bir vasıflandırmada bulunulduğunu bilmediğini, Kuvay-i Milliye derneğine herhangi bir fînansal desteğinin olmadığını. İbrahim Ö.'IN Kuvay-i Milliye derneğine yardımcı olduğu yönündeki beyanlarının doğru olmadığını,

 Büyük Türkiye Lobi kurucuları adlı yapılanmayı bilmediğini, kendisi ve eşi onuruna böyle bir kuruluştan herhangi bir plaket veya davet almadığını, Orhan T. diye birisini tanımadığını, Deniz Kuvvetlerine gideceği Orhan, Ostim Başkanı Orhan A. olduğunu

 01.05.2008 tarihinde yaptığı görüşmede ağabey diye bahsettiği kişinin, herhangi bir delil gizlemek kastıyla değil Devletle ilgili hassasiyetinden dolayı şuanda söylemek istemediği, mahkeme hakimine özel olarak söyleyebileceği, kollukta hatırlamadığını söylediği konuşmayı tekrar okununca hatırladığını, görüştüğü bu şahısın gazeteci Metin Ö. olduğunu, İsrail Büyükelçiliğindeki bir kokteylde Genelkurmay Başkanı ile karşılaşmasının konusu olduğu, Doğan K.' a “avukat tutma hakim tut ben öyle yaptım” sözünden kastının odanın hukuk müşaviri olan emekli hakim ile ilgili olduğunu, kendisinin DOĞAN'IN bir hukuki sorununu çözdüğünü,  Türk Ekonomisinin şuanda bıçak sırtında olduğunu, bu yüzden sivil toplum örgütü lideri olmasının sorumluluğu ile demokratik çerçevede bazı siyasilerle de görüştüğünü, çözümler ürettiğini, bunun dışında hiçbir şekilde bir organizasyonun parçası olmadığını, röportaj yapmak için müracaat eden derginin ismini , ekonomi yoğunluklu yaşadığından dolayı  Barem diye algıladığını, yüz yüze röportajın mümkün olamayacağını, sorularını yolladıkları takdirde cevaplayabileceğini söylediğini, danışmanlarının da katkılarıyla bu sorulara cevap verdiğini, daha sonra gelip fotoğraf çektiklerini bu derginin bir terör örgütünün yayın organı olduğunu anlamadığını, işyerinde lavabonun bulunduğu ve zaman zaman misafirlerinin de kullandığı yerde normal olarak rahatlıkla ulaşılamayacak olan şofbenin arka tarafına yerleştirilmiş olan silahı tamir amacıyla gelen usta tarafından bulunduğunu ve bu durumu polise bildirdiğini silahı teslim ettikten sonra ki  bir tarihte yaptığı telefon görüşmesinde silahın bulunma hikayesi demesindeki kastının basın mensuplarının şahsıyla ilgili manipülasyon doğurabilecek yayınların olmaması için telefonda "Demek ki bu düşünce darbeyi durdurdu" şeklinde ki ifadesinin imalı ve dalga içeren bir konuşma olduğunu, insanların bazen bir şeyin yapılmamasını isteyerek illegal hareketleri tahrik edebileceğini o günlerde darbe istemiyoruz şeklinde yürüyen kişilerin hareketlerine imalı vurgu yaptığını, 

Yarbay Murat G. diye birisini hatırlamadığını, Eldiven diye isimli belgede adının geçtiğini ilk kez gördüğünü, bir bilgisinin olmadığını oradaki nitelemelerin Dünya görüşünü yansıtmadığını, 0312 286 71 12 ve 0312 286 45 89 nolu telefonların Ankara Ticaret odasına ve 0532 213 10 42 nolu telefonun kendisine ait telefonlar olduğunu, bu telefonlarla kayıtlardaki kadar çok sayıda görüşmediğini bir kere görüştüğünü, 

Güler KÖMÜRCÜ ile de kayıtlardaki kadar yoğunlukta kesinlikle görüşme yapmadığını, Ferit İLSEVER ile tanışmasının Paris'de düzenlenecek olan ve Rauf Denktaş'in da katılacağı Ermeni soykırımı aleyhindeki gösterilere davet etmesi münasebeti ile olduğunu, bu davete de ASO başkanı Zafer Ç.’ ın ayarladığı özel bir uçakla arkadaşını gönderdiğini beyan ettiği, 

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

İstanbul 10. Nolu Ağır Ceza Mahkemesinin 29.06.2008 tarih ve Teknik Takip no: 2008/1005 nolu kararına istinaden Sinan AYGÜN isimli şahsın işyeri olan anakara ticaret odası’nın Ankara ili Söğütözü Mahallesi 2. cadde No:5 sayılı adresinde elde edilen dokümanların incelemesi aşağıya çıkartılmıştır.

Üzerinde “ Ankara Ticaret Odası “ yazılı olan, tarafımızdan “ Sinan Aygün-1 “ olarak numaralandırılan spiralli bloknot defteri; Bloknot içerisinde yapılan kontrolde;

-    Yanal Tosun

· Başbakan mektubu Baykal-Zafer Çağlayan yaz.

· Milletvekilleri çocuk sayısı

· Yargıtay Başsavcısı randevu al.

· Rıfat Bey, 4 Genel Kurmay

· Abdurrahman Yalçınkaya Yargıtay Başkanı

· Başsavcı Hasan Gerçeker

· 207 02 22/ 4187248/ 207 02 99/ 416 10 11/ 418 15 20 “

Şeklinde ibarelerin el yazısıyla yazıldığı notlardan oluştuğu görülmüş, Üzerinde “ Sinan Aygün’e Ait Özel 12 “ ibarelerini yazılı olduğu dosya;

Klasörün içerisinde gömlek dosyalarla birbirinde ayrılmış dokümanlar olduğu görülmüş, gömleklerden biri içerisinde;

· Başbakanlık Teftiş Kurulu Başkanlığı tarafından Başbakanlık Makamına hitaben yazılan 30.04.2004 tarihli  “ GİZLİ “ ibareli resmi yazı,( Teftiş Kurulu Başkanı ve Başbakan tarafından imzalanmış)

· Başbakanlık Atatürk Kültür, Dil ve Tarih Yüksek Kurumu Başkanlığınca Başbakanlık Teftiş Kurulu Başkanlığına hitaben 6 Mart 2002 tarihinde yazılmış olan  “ ACELE VE GİZLİ “ ibareli resmi yazı,

· Başbakanlık Atatürk Kültür, Dil ve Tarih Yüksek Kurumu Başkanlığınca Jandarma Genel Komutanlığına hitaben 4 Mart 2002 tarihinde yazılmış olan        “ ACELE VE GİZLİ “ ibareli resmi yazı,

· İçişleri Bakanlığı Jandarma Genel Komutanlığı tarafından Atatürk Kültür, Dil ve Tarih Yüksek Kurumu Başkanlığına hitaben 28 Mart 2002 tarihinde yazılmış olan “ GİZLİ “ ibareli resmi yazı, olduğu görülmüş,

GÖN: YALÇIN TANFER/ İHSANİYE-ILGIN/KONYA” 

    şeklinde kapağı olan ve Yalçın TANFER isimli kişi tarafından Sinan Aygün’e gönderilen         (41) sayfadan müteşekkil el yazısı ile yazılmış bir dosya olduğu görülmüş, dosyanın içeriği incelendiğinde;

Dosyanın giriş kısmında gönderici Yalçın Tanfer’ in Sinan Aygün’e, 32 yıllık bir çalışmanın binlerce sayfa olan ayrıntısından özetlerle kendi el yazısından bir sunum yaptığını, bunları bazı insanlara zarar vermek için, kendisini incitmek için kullanmayacağına emin olduğu için kendisine gönderdiğini, okuduktan sonra ismiyle ilgili bölümleri ajandasına not aldıktan sonra yazdıklarını imha etmesini istediğini, bu dosyanın kötü niyetli insanların eline geçmesi halinde ortalığın karışacağını,

AKP hükümetinin kendisini bölücü terör örgütünün gazetesi Gündem’de yer alan bir haberi dikkate alarak sözde emniyeti suiistimal ve dolandırıcılıktan içeri attığını,  Ankara’da lokanta ve barlardan haraç alma olayında yakalanan ve üzerinden Jandarma İstihbarat kimliği çıkan Rıfat Ö. İsimli şahsa bu kimliği Veli Küçük’ten alarak ulaştıran kişinin kendisi olduğu iddiasının gazetede yayınlandığını, bu sebeple sürekli yer değiştirerek yaşadığını,

Tansu Ç. ile bir dönem çok değerli bir büyüğünün işareti ile devlet için çalıştığını, Ankara Bilkent Çamlık Sitesi Sülün Sokakta ki villada sayısız toplantılarının olduğunu,  Afganistan ve İran kaynaklı eroin geçişinin Türkiye üzerinden olduğunu, o dönem için ekonomik yönden sıkıntıda olan Türkiye’nin eroin geçişini Türkiye’den olması halinde en az 20 milyar doların ülkeye gireceğini, Mehmet A.’ın Tansu Ç.’e telkin ettiğini, o dönem için Nisan krizi ile ilgili dışarıdan beş kuruş almadan bu krizin on günde atlatıldığını ve bunun sebebinin uyuşturucu geçişinden sağlanan para olduğunu,  bu işte piyon olarak Mehmet Ağar tarafından Ömer Lütfi Topal’ın kullanıldığını, Ömer Lütfi Topal’ın da bu bağlantıları ortağı olan Sami Hoştan vasıtası ile sağladığını ve Sami Hoştan’ın da Jandarmada JİTEM’i kuran MHP sempatizanı, kafasına eseni yapan, Kocaeli Alay Komutanı Veli Küçük’ün adamı olduğunu, 

Veli Küçük ile Mehmet E.’ün arasının gayet iyi olduğunu, bu ekibin Sami Hoştan’ı kullanarak bu sefer Sedat Bucak ve Abdullah Çatlı’nın öldürülmesi için düğmeye bastıklarını, Mehmet E.’ün Veli Küçük ile teşkilat ile dışı eylemler yaptığı için MİT Kontur Terör Daire Başkanı iken ABD’ ye gönderildiğini, Susurluk Kazasının arkasında da bu isimlerin olduğunu, bu akıl almaz pisliklerle dolu projelerin başında Mehmet Ağar’ın olduğunu,

Dosya içerisinde “ Bölüm 5 SUİKASTLAR(DANIŞTAY-HRANT DİNK) ÇETELER- HEDEFLERİ- BUNDAN SONRAKİ STRATEJİLERİ “ başlıklı bölüm içeriğinde;Veli Küçük’ü anlatarak başlamak istediğini, Veli Küçük’ü kendisinden iyi kimsenin tanıyamayacağını, kendisiyle 1978 yılında Kıraağaç komanda okuluna 2. Tabur komutanı iken tanıştığını, Manisa Alay komutan yardımcısı iken babasının dostu olduğunu, Veli’de ki ve kendisinde ki av merakı yüzünden bir araya geldiklerini, devlet için değil kendi cebi için çalışan bir adam olduğunu, 1983’lü yıllarda henüz binbaşı iken Edirne Alay komutanı olduğu, bu yıllarda Sami Hoştan ile tanışarak Bulgaristan üzerinden çalışmalar yaptığını, irtibatlarının ve dostluklarının hep sürdüğünü,  Veli Küçük’ün yanında en zenginin dahi eline cebine atamadığını, güzel ut çaldığını, susuz rakı içtiğini, Küçük’ün Sedat PEKER, Alaattin ÇAKICI, Abdullah ÇATLI, Meral A. ve kardeşi ile Kocaeli bölgesinde bütün ülkücülerle sıcak ilişkiler kurduğunu, herkesin onu bir lider olarak gördüğünü, O yıllarda ülkede bir ihtilal olursa ancak Veli Küçük yapar dediğini, Dosya içerisinde “ DANIŞTAY CİNAYETİ“ başlıklı bölüm içeriğinde;Günahsız bir insanın, hele de hakimlerin  öldürülmesini anlamakta güçlük hissettiğini, türbana karşı çıkacak hakimlere ancak AKP yanlılarının saldıracağını düşündürmenin on numara provakasyon olduğunu, bu eylemde Veli Küçük’ün parmağının düğmeye bastığını, bu konuda hiç uzun uzun düşünmeye ve yazmaya gerek olmadığını, günahsız insanlar üzerinden onları öldürerek milliyetçilik yapılamayacağını zaten bütün bağlantıların Veli Küçük’e çıktığını,

Dosya içerisinde “ Hrant DİNK“ başlıklı bölüm içeriğinde; Yıllar öncesinden Veli Küçük’ün hedefi olduğunu, hedefin kendini büyüttüğünü, önemli ve ses getirecek bir zat olduğunu ve öldürüldüğünü, düğmeye yine aynı parmağın bastığını, bu konu da uzunca yazmaya gerek olmadığını ve her şeyin belli olduğunu,

Dosya içerisinde “ Çeteler“ başlıklı bölüm içeriğinde; Türkiye’de bu dönemde a) veli Küçük’ün çeteleri b) Gasp üzerine çalışan menfaat çetelerinin olduğunu, 2006–2007 ve sonrasında ki birkaç yıl başka çete aramaya gerek olmadığını,

Dosya içerisinde “ Hedefleri“ başlıklı bölüm içeriğinde;

Çok önemli bir bilgiyi kaynağı kendisinde kalma şartı ile vermek istediğini, Rahmi KOÇ’un bir dönem Fener Rum Patriği Barthelemeus ile çok yakın ilişki içerisinde olduğunu, hatta Trabzon’da bir toplantıda Barthelemeusun elini öperken fotoğraflandığını, Trabzon’da ki Pontus hayallerine Rahmi KOÇ’un hizmet ettiği saplantısı ile Rahmi KOÇ’un Veli Küçük’ün listesinde olduğunu, 

Önümüzde ki dönemde Barzani-ABD-Veli Küçük nifaklarının, ünlü iş adamlarına yöneleceklerini, bunlara da Danıştay saldırısının ucundakiler hedefken buna yakın suikastlarla, imajı için çok acımasızca eylemler yapabileceğini,El yazısıyla yazdığı notlardan oluştuğu görülmüştür

Sinan AYGÜN isimli şahsın Ankara ili Yenimahalle ilçesi Çayyolu Hekimköy Sitesi 58. Sok.No:60/2 sayılı adresinde elde edilen doküman ve ajandaların incelemesi aşağıya çıkartılmıştır.

Üzerinde Başakşehir yazan “ AB Hayaldir…” ibaresi ile başlayıp, “ …Kıbrıs Rum Kesimi.” İle son bulan 1 sayfa bloknot sayfası;

Avrupa Birliğnin hayal olduğunu, siyasilerin kullandığı bir araç olduğunu,“ Hangimiz Daha İyi Türküz”, “ Gizli Belgeler, geleceğe bakmayalım, geçmişe bakalım.” Şeklinde el yazısı ibareler yazılı olan bloknot sayfası olduğu görülmüş,

 DİJİTAL İNCELEME RAPORLARINA BAKILDIĞINDA 

Şüpheli Sinan AYGÜNe ait, Seagate  marka, 9LR12GQ6 seri numarası   olan  hard disk üzerinde yapılan incelemede ;


1-“ jandarma.doc”  isimli  1 sayfadan ibaret belgenin sol köşesinde Ankara Ticaret Odası’nın logosunun bulunduğu belgenin Şener Eruygur’a  Sinan AYGÜN tarafından “Zat-ı alinize Odamızın son dönem çalışmaları hakkında bilgi vermek ve Jandarma Genel Komutanımız olarak ordumuzun başında bulunmanızdan duyduğumuz memnuniyeti iletmek üzere talep ettiğimiz randevumuzun kabulünün onaylamanızı arz ederim.” ifadeleri ile randevu talep ettiği görülmüştür.


2-“ kkk.doc”  isimli  dosyanın bulunduğu,

 “kkk” isimli belge 1 sayfadan ibaret olup sayfanın sol köşesinde Ankara Ticaret Odası’nın logosunun bulunduğu belgenin Aytaç YALMAN’a Sinan AYGÜN tarafından “Zat-ı alinize Odamızın son dönem çalışmaları hakkında bilgi vermek Kara Kuvvetleri Komutanı olarak ordumuzun başında bulunmanızdan duyduğumuz memnuniyeti iletmek üzere talep ettiğimiz randevumuzun kabulünün onaylamanızı arz ederim.” ifadeleri ile randevu talep ettiği görülmüştür.



3-“katılım.doc”  isimli  dosyanın bulunduğu “katılım” isimli belge 1 sayfadan ibaret olup belgenin adı-soyadı, katıldığı toplantılar, katılmadığı toplantılar olarak msword sayfasını üç sutuna ayırarak Vecdi ŞENDİL isimli şahsın katıldığı ve katılmadığı toplantıların belirtildiği görülmüştür.
4- “toplantıya katılmayanlar1.doc”  isimli dosyanın bulunduğu, “toplantıya katılmayanlar1” isimli belgenin 6 sayfadan ibaret olduğu, belgenin iki sütuna ayrılarak sütunlardan birinde şahıs isimlerinin yer aldığı diğer sütünda ise “Türkiye parakendeciler Derneğinin toplantısı, Tasarruflu ürünler Fuarı ve paneli, Kadınları Koruma Derneğinin toplantısı, Koçtaş mağaza açılışı” gibi faaliyetlerin olduğu görülmüştür. 

5-
Şüpheliden elde edilen verilen e-posta dosyası incelendiğinde; 10 Nisan 2008 Perşembe 12:15 tarihinde Ferihan Savaş (feyyy47@hotmail.com), tarafından (sinanaygun@atonet.org.tr) gönderildiği,
“Sevgili Sinan Aygün bey.Ben Atatürkçü,Vatanını,

 seven bir Türk kadınıyım.Hükümetin yaptığı yanlışları , vatanımın iinde bulunduğu durumu bize en doğru bir şekilde aktaran birkaç kanaldan biri olan KanalTürk zor günler yaşıyor.Sizin ATO başkanı olarak duruşunuzu çok yakından takip ediyorum.Bu duruşunuzdan dolayıda sizi canı yürekten kutluyorum.Sizden isteğim  üyelerinizin Kanaltürke reklam vermesini sağlamanızdır.Bu kanalın susturulması biz ulusalcıların susturulmasıdır.Gerekeni yapacağınıza inanarak sizi sevgi ve saygılarımı gönderiyorum.

Biz Kaç Kişiyiz Svil Platform Güngören Sorumlusu & Memleket Sevdalıları Derneği  Üyesi Ferihan Savaş”,  şeklinde bir metni içerdiği görülmüştür.
6- “MESSAGES.TBB”  Şüpheliden elde edilen  e-posta dosyası incelendiğinde; e-postanın Vural VURAL(vural.vural@isbank.net.tr) isimli şahıs tarafından gönderildiği, ----- Original Message -----başlığı altında “Bir TURK” (husrevster@gmail.com) olarak yazılı şahsın kultursanatgezihakkindakapsamlitartisma@googlegroups  isimli gruba gönderdiği,

Bir TURK(husrevster@gmail.com) şahısın 27 ağustos 2007 de Kandıra cezaevindeki arkadaşı Ergün POYRAZ ı ziyaret ettiği, Ergün POYRAZ a  cezaevinde yazar olduğu için kitap yazmasına müsade edildiği ve uzun süredir Ergün POYRAZ ile araştırmalarını birlikte yaptıkları “Protestan Kuran” a son noktayı Ergün Poyrazın cezaevinde koyacağı, “ Ümraniye olayından sonra Ergün POYRAZ a Genelkurmay veya Jandarma istihbaratının adamı olup olmadığının sorulduğunu ve bu yüzden Ergün POYRAZ soruşturmasıyla ilgili tek bir soru sorulabileceğini, Türkiye Cumhuriyeti Devleti Genelkurmay veya Jandarma istihbaratını bir çete örgütlemesi olarak mı görüyor ? sorusu olacağı, şeklinde ifadelerin bulunduğu e-posta olduğu anlaşılmıştır. H.Vural VURAL la alakalı olarak soruşturmanın halen devam ettiği,
7-Şüpheliden elde edilen e-posta dosyası incelendiğinde; TURK GENCLiGi HAREKETi (ikinci_kurtulus@yahoo.com) adresinden, ikincikurtulus@yahoogroups.com adresine gönderilmiş olan, TGH.doc uzantılı, ek dosyası olan bir e-posta olduğu TGH.doc uzantılı dosya içeriğinde “CUMHURBAŞKANINDAN BİR VAHABİYE “ŞEREF MADALYASI” başlıklı metinde; 

Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Abdullah Gül ü  Suudi Arabistan’ın sahibi(!) Kral Abdülaziz bin Abdülrahman El Suud’un oğlu Kral Abdülaziz isimli bir Vahabiye “Devlet Şeref Madalyası” vermesi ve Ahmet Necdet Sezer’in“AB-D’nin Türkiye’deki bir numaralı adamı Jak Kamhi’ye ‘Devlet Üstün Hizmet Madalyası’ vermesini,  Cumhuriyetimizin bağımsızlığına aykırı faaliyetler olarak değerlendirmiş, 

“Başka bir ülkede olsa o cumhurbaşkanını da, o medyayı da tarihin karanlık sayfalarına gömerler. 

Elbet bizlerde gömeceğiz. 

Gerçekler ortaya çıktıkça güçlenecek, kenetlenecek ve gerçek kurtuluş için mücadeleye girişen atalarımız gibi “Ya İstiklal, Ya Ölüm” parolası altında buluşacağız.”  şeklinde ifadelerin bulunduğu anlaşılmıştır.

7-Şüpheliden elde edilen  e-posta dosyası incelendiğinde; 02 Ocak 2008 Çarşamba 13:18 tarihinde ALTEMUR KILIÇ (altemurkilic@ttmail.com) tarafından MEHVEŞ YENİÇAĞ" ATALAY (mehvesatalay@yahoo.com), GAZETE YENİÇAG NURCAN (yenicagyaziisleri@hotmail.com), Esat Atalay (esatatalay@superposta.com), isimli şahıslara yollandığı; yigit alemdar (ytalemdar@yahoo.com), Tuğrul Türkeş (ytugrulturkes@ttnet.net.tr), SİMAN ATO AYGÜN (sinanaygun@atonet.org.tr), SAVAŞ -2- HABER SÜZAL (editor@habergazete.com), ORHANCAN-3 CAN (babareis@kodadimedya.com), ONUR ASIL CHP ÖYMEN (ooymen@hotmail.com), NUYAN LONDRA YİĞİT (nuyan@btinternet.com), NAHIT B KANALI DURU (nahit.duru@kanalb.com.tr), Melih Aşık (m.asik@milliyet.com.tr), HURŞIT PAŞA TOLON (htolon@ttnet.net.tr), İsmail H.K. (ismailhk@superonline.com), GAZETEM YENİÇAĞ NURCAN (yenicagyaziisleri@hotmail.com), Ferit Kesen (feritkesen@hotmail.com), Doğu Perinçek (dperincek@ip.org.tr), DİMMEDYA MITHAT GAZETE (dimmedya13@hotmail.com), Cetin Yetkin (mudafaaihukuk@superonline.com)  adresli şahıslara bilgi olarak gönderildiği, TAKVİM.doc uzantılı ek li e-posta olduğu, TAKVİM.doc  uzantılı dosya içeriğinde,“2007’DEN KALANLAR- 2008’DE BEKLENENLER ALTEMUR KILIÇ”  başlıklı yazıda 2008 e kadar ki yılları umut dolu altın yıllar olarak nitelendirmiş ancak 2008 yılına gelindiğinde Çankaya da Atatürk e hiç inanmayan “Birinci Cumhuriyet bitmiştir” diyen Abdullah GÜL ve tesettürlü eşi var, Atatürk Cumhuriyetinin tam antitezi bir iktidar var, “Hemen söyleyeyim; Atatürk Cumhuriyeti, kadroları, değerleri ve devrimleriyle birlikte ANITKABİR’E gömülecek.”  şeklinde ifadelerin bulunduğu bir metin olduğu görülmüştür.

8-“ MESSAGES.TBB”  isimli  dosya içinde ki e-posta dosyası incelendiğinde; Cemil DENK (emekli Albay) denk.cemil@gmail.com  tarafından 20 mayıs 2008 22:57 tarihinde hazırlanan  STK'LAR SİYASETİN DIŞINDA OLAMAZLAR!!...konulu ve ek teki“29-7-STK’LAR SİAYASETİN DIŞINDA OLAMAZLAR.doc” uzantılı e-posta olduğu, 29-7-STK’LAR SİYASETİN DIŞINDA OLAMAZLAR.doc uzantılı dosya içeriğinde , STK ların siyasetin ve dinin dışında olmaması gerektiği çünkü bir ülkeyi batıran da çıkaranda siyasettir veya dinin siyaset alet edilmesidir,demokratik kitle örgütlerinin ülkenin karanlığa gidişine dur demek için salon toplantıları ve mitingler düzenlediklerini  ancak iktidarı uyarmakta düzeltmekte başarılı olamadıklarını , başarızlığın sebebini ; Eldeki mevcut GÜÇLERİN tamamının, ÖRGÜTLÜ bir şekilde kullanılmayışına bağlamaktadır. (Siklet Merkezi Prensibi) Bahsedilen güçlerin Meslek Kuruluşları dâhil, tüm Demokratik Kitle Örgütleri, “BİZ KAÇ KİŞİYİZ”, Turan Çömez, Abdüllatif Şener gibi Kişi ve Gruplar,Laik Cumhuriyet'ten yana SİYASİ PARTİLER olduğu, şeklinde ifadeler olduğu görülmüştü


9- “MESSAGES.TBB”  isimli   Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde Emekli Albay Aral AKAT’ ın 28.09.2007 tarihinde “Atatürkçü geçinenlere duyuru ve birisinden cevap” konulu,  Emekli Albay Nazmi ÇORA’ ya gönderdiği e-posta olduğu anlaşılmıştır. 
Bu e-postada “Sivil toplum örgütleri tek başınıza konuşarak veya kendinize göre eylem yaparak bir neticeye varacağınızı mı zannediyorsunuz, ordunun adını bile ağzınıza alamıyorsunuz neden korkuyorsunuz, onlar size çok evvelden beri ne yapmanız gerektiğinin zaten sinyallerini veriyor ama siz anlamışorsunuz Diyorlarki …..BENİ ARKANA AL BEN SANA GÜVENEYİM, SEN GENE SİVİL OLARAK HER TÜRLÜ HAREKETİNİ YAP VE BENİM ARANDA OLDUĞUMU HİSSET İŞTE O KADAR”   Sivil Toplum Örgütlerinin orduyu arkalarına almaları gerektiği yönünde görüşlerin emekli bir albaydan yine bir albaya gönderilmesi  ERGENEKON un sivil toplum örgütlerine ihtiyacı var şeklindeki ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları arasında bulunan sivil toplum kuruluşu hangi durumlarda nasıl kullanılacağını göstermektedir.

10-Şüpheliden elde edilen  sinan.aygun@atonet.org.tr adresine gelen e-posta incelendiğinde; Ergenekon 2006‘ dan 11.10.2007 tarihinde “TURKIYE VE DUNYA Beyler artık kendinize gelin!” konulu <ergenekon.2006@yahoo.com.tr> adresine gönderilen e-posta içeriğinde “ Beyler, Artık Kendinize Gelin! Selam ve dua ile, Ergenekon” ibaresinin olduğu görülmüştür.   

11-Şüpheliden elde edilen  E-posta dosyası incelendiğinde 16 Eylül 2007 tarihinde Halit TOPRAK isimli şahsın gönderdiği, Tuncay ÖZKAN tarafından kaleme alınmış “ülke sorunları ve çözüm önerilerinin” anlatıldığı yazı olduğu, yazının başında ise http://www.bizkackisiyiz.com/index.php  linkinin bulunduğu görülmüştür. 

12-Şüpheliden elde edilen  E-posta dosyası incelendiğinde İşçi Partisi’ nden 07 Nisan 2008 tarihinde “DOĞU PERİNÇEK SORGU ORJİNAL TAM METİN” konulu e-postanın gönderildiği, e-posta içeriğinde bulunan “dp sorgu tam metin.doc” isimli belge incelendiğinde, 21.03.2008 tarihinde Ergenekon soruşturması kapsamında gözaltına alınan Doğu PERİNÇEK’ e ifade aşamasında yöneltilen soru ve cevapların yer aldığı belgenin olduğu anlaşılmıştır.  

Şüpheliden elde edilen  E-posta dosyası incelendiğinde 15 Temmuz 2007 tarihinde G. Mert AYDOĞDU’ nun gönderdiği, Deniz Kuvvetleri eski komutanı Oramiral Özden ÖRNEK tarafından Yaşar Paşa (Genelkurmay eski başkanı Org. Yaşar BÜYÜKANIT)’ ya hitaben yazılan, yüksek rütbeli askeri şahısların yolsuzluk iddialarını içeren bir e-posta olduğu anlaşılmıştır. 


13-Şüpheliden elde edilen  E-posta dosyası incelendiğinde 09 Eylül 2007 tarihinde BÜYÜK TÜRKİYE LOBİSİ’ nden; Lobi’ nin kuruluş amacının belirtildiği, kurucu ve üyelerinin isimlerinin bulunduğu, ATO Başkanı Sinan AYGÜN’ e siyasi arenada destek verileceği yönündeki yazının Sinan.aygun@atonet.org.tr isimli e-posta adresine gönderildiği anlaşılmıştır.  Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN beyanında daha önce Orhan TUNÇ dan elde edilen ve büyük Türkiye lobisi isimli belgeyi bilmediğini söylemiş isede aynı belgenin kendi e mail adresinden çıkmış olması beyanının tutarsız olduğunu göstermektedir. 


14- Mümtaz BAYAZITOĞLU tarafından gönderilen “BÜYÜKANIT “VATAN” DEDİ” konulu; içeriğinde Cumhuriyet’ in içinde bulunduğu ve getirildiği durumun anlatımı yer alan e-postanın olduğu anlaşılmıştır.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde; 16 Ekim 2007 tarihinde Emekli Albay Hüseyin Mümtaz BAYAZITOĞLU tarafından gönderilen “MAHCUP TEZKERE” konulu; içeriğinde AKP Hükümetinin ve dönemin Genel Kurmay Başkanı Yaşar BÜYÜK ANIT ın tezkere politikasının eleştirildiği e-postanın olduğu anlaşılmıştır. 

Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 8 Haziran 2007 tarihinde Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi sanık Ayşe Asuman ÖZDEMİR tarafından gönderilen “AHDE VEFA ÇAĞRIM VAR” konulu e-postanın olduğu anlaşılmıştır.

Şüpheliden elde edilen 2 adet E-posta dosyası incelendiğinde; 1. nin  03 Temmuz 2007 tarihinde Bilgi SESAR’ dan “Anka Kuşu Hareketinin 3 Temmuz 2007 tarihli basın açıklaması” konulu; içeriğinde derin yapılanma ve çetelerle ilgili bir yazının yer aldığı e-postanın olduğu anlaşılmıştır. 2.nin ise 29 Haziran 2007 tarihinde Bilgi SESAR’ dan “Anka Kuşu Hareketinin 29 Haziran 2007 tarihli basın açıklaması” konulu; içeriğinde AKP hükümetinin, siyasal sistemi ve demokratik rejimi tahrip ederek bitirdiği yönündeki eleştirilerin bulunduğu ve konuyla ilgili yapılması gerekenlerin sıralandığı e-postanın olduğu anlaşılmıştır.  E-posta göndericisi SESARın  siyasi, ekonomik, sosyal araştırmalar ve strateji geliştirme merkezi SESAR olduğu, SESAR’ ın başkanının ise Ergenekon soruşturması kapsamında 18 Temmuz 2007 ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN soruşturmasında tutuklu sanık  İsmail YILDIZ olduğu anlaşılmıştır. 


15- Şüpheliden elde edilen “MESSAGES.TBB”  isimli  E-posta dosyası incelendiğinde 6 Haziran 2006 tarihinde ENTERNET GRUP tarafından Postmaster@atonet.org.tr  adresine gönderilen e-posta olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada; ulusalcı bir derin devletin olması gerektiği, tarihten ve diğer ülkelerden de örnekler verilerek vurgulandığı anlaşılmış,

“Emperyal Derin Devletlerin yapılarından yola çıkarak bizim de ideal bir Türkçü ve Ulusalcı Derin Devletimiz olsaydı nasıl olmalıydı dersek, ve kısaca bu Derin Devletin ilkelerini, alt teşkilatlarını sıralarsak kısaca şöyle bir yapıdan bahsedebiliriz. Burada bahsedilen diğer Batılı emperyalist ülkelerindeki mevcut Derin Devlet mekanizmalarında yer alan sistemler ele alınarak düşünülmüştür” 

“Bu üniversitede Ermeni yanlısı toplantılar yapılabilmekte ve bu ülkenin yöneticileri o toplantıların yapılabilmesi için her türlü hukuki desteği verebilmektedirler.  Yeni Türkiye kurulduğunda bu kişiler ve işbirlikçileri de kendilerine yeni bir vatan aramalıdırlar!     ENTERNET GRUP  STRATEJİ   BÖLÜM   BAŞKANLIGI” ifadelerine yer verildiği görülmüştür. ENTERNET GRUP  STRATEJİ   BÖLÜM   BAŞKANLIGI isimli kuruluşun yine ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyesi olmak suçundan halen tutuklu olarak yargılanan sanık Hayrettin ERTEKİNe ait olduğu anlaşılmaktadır. 

Şüpheliden elde edilen benzer E-posta dosyası incelendiğinde 7 Haziran 2006 tarihinde ENTERNET GRUP tarafından Postmaster@atonet.org.tr  adresine gönderilen e-posta olduğu anlaşılmıştır.


Söz konusu e-postada; “Sayın  komutanım  (agbiyim)  KKK  org. Yaşar Büyükanıt,
Sizede  hiç yakıştımı  ilkeli  duruşunuza?  2  yıllık  bir genelkurmay   görevi  için  oldumu  bu...  idallerinize.. yakıştımı?  böylemi   konuşmuştuk..??? oldumu?.. oldumu ?.. muhafız alay   komutanı  oldugunuz  dönemde  sayın  K.Evren  sizi  terfi
etmeniz için   kulis  yapmış  olabilir.. Cumhuriyetin  İlkelerinden   sahsınızın   menfatleri  için  vazmıgeçtiniz.?  Evren paşam  sizden onun mu   bedelini  istiyor..? bu millet size başka  bedellerde  ödetir..” ifadelerine yer verildiği ve yazının tutulu sanık Hayrettin Ertekin tarafından yazıldığı anlaşılmıştır.


Yine sanık Hayrettin ERTEKİN’ tarafından gönderildiği anlaşılan E-posta dosyası incelendiğinde 12 Haziran 2006 tarihinde ENTERNET GRUP tarafından Postmaster@atonet.org.tr  adresine gönderilen e-posta olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada; AL-VER   yazılı   duvara   doğru, son sürat, kontrolü  bizden çıkmış  bir  arabayla   hala   neden   ilerlemeye  devam  ediyoruz? Ankara,.... ALOOOOO.... ey "RTE "   PETOMYALI    A-K-P   iktidarı, 'SİZ   NEYE !!!  HİZMET  VE  NOTERLİK   EDİYORSUN?' Dr.Hayreddin  ERTEKİN” ifadelerinin yazılı olduğu, 


E-posta içeriğinde Irak’ın kuzeyindeki bölgede “özerk veya federe adı altında kurulmuş olan ve bağımsız olmak isteyen kürt yönetimini” batılı devletlerin etkisinden gerçekleri izah ve ikna ederek kurtarmak ve “kürdistan devletinin kurulmasına” şartlı olarak öncülük etmek, “kurulacak kürdistan devleti” nin bazı şartlar altında batılı devletlerin etkisinden kurtarmak için desteklenmesi gerekliliğinin vurgulandığı anlaşılmıştır. 


19 Temmuz 2006 tarihinde ENTERNET GRUP tarafından Postmaster@atonet.org.tr  adresine gönderilen e-posta olduğu anlaşılmıştır.


Söz konusu e-postada; Ülkemize yönelik terör saldırılarından dolayı, Irak’ın kuzeyine harekat yapılması gerektiği, “askeri riske sokmamak için siyasi iradenin oluşması gerektiği”, “aksi takdirde başka çarelerin olduğu” ifade edilmiş,“bizzat  benim  başında bulundugum sivil  birlik ile biz  bunları  geçmişte yaptık..  devletin refleksleri vardır  bunu buradan  yazmak   istemiyorum .. Aklınızı  başınıza toplayın devletin bölünmesine iç savaşın  çıkmasına  ramak kaldı...” ifadelerine yer verildiği görülmüştür.

Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 15 Ocak 2007 tarihinde ENTERNET GRUP tarafından sinanaygun@atonet.org.tr  adresine gönderilen e-posta olduğu anlaşılmıştır.


Söz konusu e-postada; Kocaeli Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde görevli olduğu anlaşılan Prof. Dr. Erbil DURSUN tarafından yazıldığı anlaşılan “Benim görüşüm, bu ülkenin kurtulması için sizin gibi aklı başı yerinde, vatan sever insanların bir araya gelerek kuvvet oluşturmasıdır”, “Benim önerim bu ülkenin güvenilir insanlarını bir araya toplamak ve belki de bir milli hükümet oluşturmaktır” ifadelerine yer verildiği görülmüştür.


16- Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 18 Temmuz 2007 tarihinde O.R.Güray TEKİN tarafından yazılan e-posta olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada; başta Başbakan Recep Tayyip ERDOĞAN olmak üzere diğer bakan ve milletvekilleriyle ilgili soy ve ırk bilgilerinin vurgulandığı görülmüştür.


17- “MESSAGES. TBB”  isimli dosyanın adı, özellikleri ile birlikte ekran çıktısı alınarak aşağıya çıkartılmıştır


18- Ocak 2007 tarihinde Kemal Şimşek isimli şahsın e-posta gruplarına  ve geniş bir alıcı grubuna göndermiş olduğu e-posta olduğu,. Söz konusu e-postada; Bugünün 1918 Dir, (1919 Değil) Bu Düzen Değişmeli, Yeni Bir Cumhuriyet Kurulmalıdır. Devrimci bir halk müdahalesi olmazsa geleceğimiz yok inanan şeklinde yazının bulunduğu anlaşılmıştır.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 21 Ocak 2007 tarihinde Haluk Dural isimli şahsın e-posta gruplarına  ve geniş bir alıcı grubuna göndermiş olduğu e-posta olduğu anlaşılmıştır.


Söz konusu e-postada; “mütareke medyası” olarak nitelenen basının Hrant Dink Cinayetinin sorumlusunun “ULUSALCILAR” olduğu yönünde yayınlarının eleştirildiği, “bu soruşturma da belli bir noktada kilitlenecek, katilin arkasındaki güçler açığa çıkarılmayacaktır.” İfadelerine yer verildiği,


E-posta ekinde bulunan “Milli Hükümet Programının uygulanabilirliği. doc” isimli belge içeriğinde “Millî Hükümet Programı Önerisi’nin hayata geçirilebilmesi, ancak bir devrimci parti olan İşçi Partisi’nin öncülüğü ve önderliğinde başarılabilir”, olası bir karşı saldırı halinde alınması gereken önlemler olarak “Menkul kıymetler borsası derhal süresiz olarak kapatılmalıdır”, “Ülkemizle tek bağı yayınlarında hâlâ Türkçe kullanmaktan ibaret olan işbirlikçi ve dinci medyanın yönetimlerine el konularak, kayyum atanmalıdır”, “Kamu yararına olan Kızılay, meslek odaları vb kurumlar dışındaki tüm vakıf ve derneklerin faaliyeti durdurulmalıdır” ifadelerine yer verildiği anlaşılmıştır.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 7 Ocak 2007 tarihinde Haluk H. Ongar isimli şahsın e-posta gruplarına ve geniş bir alıcı grubuna göndermiş olduğu e-posta olduğu anlaşılmıştır. Söz konusu e-postada; 

“Ülkenin işgal altında olduğu bir dönemde, Türk unsurunu yok etmek isteyen dış güçlerin ki bunlar SÖMÜRGECİ unsurlardır, içerideki işbirlikçileri ile birlikte hareket halinde olmaları ve devlet katında etkili olmaları, bu ve buna benzer örgütlenmelerin ortaya çıkmasını doğal olarak sağlamaktadır”, 

“Yapılması gereken, en kısa sürede ülkeyi yönetecek bir kadro hareketinin başlatılması ve bu yönetici kadronun, ülke yönetimine getirilmesi olmalıdır”,

 “Çözüm, bireysel ideolojileri bir kenara bırakarak, ortak paydalarda ve yöntemlerde birleşmektir”, 

“Kimisi Atatürkçü, kimisi Kemalist. Ben de Türk Devrimcisiyim. Hiçbir zaman ne bir Atatürkçü, ne de bir Kemalist olmayacağım. Ancak savunduğumuz değerler ortak olduğu için, VATANIMIZ için birlikte mücadele etmeyi bir onur sayarım” “Hanımlar, Beyler, ilk önce yaptığınız devrime sahip çıkınız. İlk önce, halkın önünü tıkayanları, Halkın meclisinden uzaklaştırınız. Haluk H. Ongar”ifadelerine yer verildiği tespit edilmiştir.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 5 Şubat 2007 tarihinde KLAS TV nin hazırladığı e-posta olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada; 


“MUSTAFA KEMAL ATATÜRK’ÜN OLUŞTURDUĞU  TÜRKİYE CUMHURİYETİ’Nİ, O’NUN DÜŞÜNCELERİ İLE YENİDEN TESİS ETMEYİ DÜŞÜNEN TÜRK VATANSVERLERİ, 


TÜRKİYE BÜYÜK MİLLET MECLİSİNE, BAĞIMSIZ MİLLETVEKİLLERİ OLARAK, GÖNDERİLMELİDİRLER.” İfadelerine yer verildiği görülmüştür.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 2 Haziran 2006 tarihinde Hayrettin ERTEKİN’ in yazmış olduğu yazının ‘Enternet Grup’ tarafından ‘Postmaster@atonet. org.tr’ adresine gönderilmiş olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada; 


“Kuvayı Milliye işgal altındaki bir ülkede halk tarafından oluşturulmuş direniş örgütleridir… Bu özellikleri ile bir sivil örgütlenme modelidir;


“Günümüzde  bu tarz düşünülmek istenillirse  bu oluşum
modern  ordunun  uzantısı   olarak özel kuvvetler komutanlığının
organizesinde   oluşturulmaktadır..” ifadelerine yer verildiği görülmüştür.

Yukarıda ekran çıktısı verilen E-posta dosyası incelendiğinde 8 Ocak 2007 tarihinde Milli Güç Birliği’ tarafından hazırlanmış olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada;


Cumhurbaşkanlığı seçim sürecinde bazı illerde yapılacak açıklamalar ile ilgili davetiye olduğu anlaşılmıştır.


E-posta ekinde bulunan “CUMHURBAŞKANLIĞI SEÇİMİ DAVETİ(2).doc” isimli belge içeriğinden “-DAVET-YÜCE TÜRK MİLLETİNE YAKIŞAN CUMHURBAŞKANI VE CUMHURİYET İÇİN EL ELE” başlığıyla başlayan davetiye olduğu, katılımcı gruplar arasında; Atatürkçü Düşünce Derneği Kadıköy Şubesi, Atatürkçü Düşünce Derneği Şişli Şubesi, Büyük Hukukçular Birliği, Türk Ayasofya Derneği, Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği ve Milli Güç Birliği’nin de bulunduğu, ayrıca en altında da MİİLİ GÜÇ BİRLİĞİ yazılı kırmızı zemin eltğnda www.tepkimiz.net –www.milligüç.net yazıldığı görülmektedir.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 4 Ağustos 2006 tarihinde Recep Akkuş isimli şahsın sinanaygun@atonet.org.tr adresine, e-posta gruplarına  ve geniş bir alıcı grubuna göndermiş olduğu e-posta olduğu anlaşılmıştır. Söz konusu e-postada;


Ekinde gönderilen “ELİF ŞAFAK. doc” isimli belge içeriğinde, Elif Şafak ile ilgili davaya 21 Eylül 2006 tarihinde saat:10:30 da Beyoğlu adliyesine müdahil olmak için Büyük Hukukçular Birliği tarafından hazırlanmış davetiye olduğu anlaşılmış,

E-postanın ekinde bulunan  “CIA-kemal kerincsiz.doc” isimli belge içeriğinde, ABD’nin İstanbul Başkonsolosluğu tarafından Büyük Hukukçular Birliği’ne yapılan görüşme talebinin geri çevrilmesi ile ilgili yazı olduğu anlaşılmıştır.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 16 Haziran 2006 tarihinde Muammer Karabulut tarafından Milli Güç Birliği adına yazılmış olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada;


E-posta ekinde “cargill yasası mektup.doc” isimli belge içeriğinde Turhan ÇÖMEZ tarafından hazırlandığı anlaşılan mektupta Cargill isimli ABD kökenli şirketin Bursa’da tarım arazisinde kurduğu fabrikanın kurulu bulunduğu alan, Bakanlar Kurulu kararı ile, Özel Endüstri Bölgesi olarak ilan edilmiş, ancak bu işlemle ilgili, Danıştay 10. dairesi, işlemin yürütülmesinin durdurulmasına hükmettiği içerikli bilgiler verildiği anlaşılmıştır.

4- nolu delile ait inceleme sonucu; 

Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 14 Ocak 2002 tarihinde SESAR tarafından sinan.aygun@atonet.org.tr adresine gönderilen e-posta olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada; “devlet kurumlarının yabancı gizli servislerin eline geçtiğine” dair ifadelerin yer aldığı görülmüştür.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 28 Nisan 2007 tarihinde ENTERNET GRUP tarafından yazılan e-posta olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada; 27 Nisan 2007 tarihinde Genelkurmay Başkanlığı internet sitesinde yayınlanan bildiriyle ilgili değerlendirmelerin yapıldığı anlaşılmıştır.

“…Böyle bir Cumhurbaşkanı seçimi Anayasaya aykırıdır. Seçtiği aday da Anayasaya aykırıdır. Darbeye karşıyım. Ancak verilen mesajlar dikkate alınmıyor. Sayın Büyükanıt, yasal görevini yerine getiriyor. Şimdi Erdoğan'ın yapacağı şey, adayını geri çekmesidir. Silahlı kuvvetler çok kararlıdır ve asla ödün vermeyecektir” ifadelerinin yazılı olduğu görülmüştür.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 28 Nisan 2007 tarihinde ENTERNET GRUP Dr. Hayrettin ERTEKİN tarafından yazılan e-postada; 27 Nisan 2007 tarihinde Genelkurmay Başkanlığı internet sitesinde yayınlanan bildiriyle ilgili değerlendirmelerin yapıldığı anlaşılmıştır.

E-posta içeriğinde “Bu  açıklama yasal  beklenen  özlenen bir yasal demokratik  darbenin   ayak  sesleridir...” ifadelerine yer verildiği görülmüştür.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 30 Nisan 2007 tarihinde ENTERNET GRUP tarafından yazılan e-posta olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada; “AKP’nin Pentagon’da kurulduğu”, asıl amacın “Kürt-İslamcıların Çankaya’ya çıkması” olduğunun ifade edildiği anlaşılmıştır.


E-posta içeriğinde “Gerek ABD açısından gerekse Kürt-İslamcı güçler açısından bundan sonra tek bir aşama kalıyordu: Çankaya’yı da ele geçirmek. 

Ancak bu süreçte Kürt-İslamcı çete Tayyip’in Cumhurbaşkanlığı’nın önündeki engel olarak gördüğü ulusal güçleri sindirmek gerektiğini düşünüyordu. 

Danıştay’a düzenlenen baskın böylesi bir sindirme operasyonu için düzenlenmişti. 

Ama silah ilk defa burada geri tepti: Saldırıdan hemen sonra halk ulusal güçleri değil hükümeti sorumlu tuttu. 


Öldürülen Danıştay üyesinin cenaze töreninde Türkiye’de ilk defa halk hükümetin bakanlarına saldırdı, meydan “katil hükümet” sesleri ile inliyordu. 


Kürt-İslamcı çete provokasyonu eline yüzüne bulaştırmıştı” ifadelerine yer verildiği görülmüştür.


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 15 Mayıs 2007 tarihinde Ayşe Asuman ÖZDEMİR tarafından yazılan e-posta olduğu anlaşılmıştır.


Söz konusu e-postada; Cumhuriyet mitinglerine atfen “Gaflet ve delalet hatta hıyanet içinde ki yöneticilere karşı yürüdük” ifadelerinin yer


Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 27 Nisan 2007 tarihinde Aral AKAT tarafından yazılan e-posta olduğu anlaşılmıştır.


Söz konusu e-postada; Adalet ve Kalkınma Partisi hakkında açılan kapatma davası ile ilgili vereceği karar için Anayasa Mahkemesi’ne telkinde bulunulduğu, siyasi parti liderlerine “ne yapacaksanız yapın her şey çok geç olabilir” “50 yıl geri gideceğimize 10 yıl geri gidelim mantığı geçerli olabilir” şeklinde çağrıda bulunulduğu görülmüştür.


 Şüpheliden elde edilen E-posta dosyası incelendiğinde 15 Mayıs 2007 tarihinde H. Vural VURAL ( E ) DZ. KUR. KD. ALB.  Tarafından yazılan e-posta olduğu anlaşılmıştır.

Söz konusu e-postada; 27 Mayıs 1960 ihtilaline atfen “ATATÜRK’ ün En büyük eserim dediği  “GENÇ TÜRKİYE CUMHURİYETİ” Kara bir gelecekten kurtulmuştu. Bugünlerde ise MİTİNG’ leri iyi kıymetlendirmek gerekir kanısındayım” ifadelerinin yer aldığı, Nisan – Mayıs 2007 tarihlerinde düzenlenen ve kamuoyunda Cumhuriyet mitingleri adıyla bilinen organizasyonların iyi kıymetlendirilmesi gerektiğinin vurgulandığı,. 

Yine aynı yerde bulunan E-posta dosyası incelendiğinde 18 mayıs 2007 tarihinde h. vural vural ( e ) dz. Kur. kd. alb.  Tarafından yazılan e-posta olduğu anlaşılmıştır.

söz konusu e-postada; “hele bunlardan biri, ordu bana bağlıdır diyerek, söyledikleri - yaptıkları malum imam başbakan büyük yanılgı içindedir. bunu daha evvel belirtmiştim” ifadelerine yer verildiği görülmüştür.


14 Mayıs 2007 tarihinde Altemur KILIÇ tarafından gönderilen e-posta olduğu anlaşılmıştır.


Söz konusu e-postanın “İZMİR. doc” isimli ekinde; “AKP den kurtulmak için asıl çare ,”solda,  sağ’da birlik¸değil, ”bütün partilerin, oy hesaplarını bırakıp .”Kuvvay*ı Mıllıyede” birleşmeleridir. .” ifadelerine yer verildiği görülmüştür. 6 NOLU DELİLE AİT İNCELEME SONUCU-“1-“ SABETAYCI YAPILANMA. doc”  isimli dosyada,

SABETAYCI YAPILANMA” isimli msword belgesine bakıldığında belgenin dokuz sayfadan ibaret olduğu,“Simdi yukarida bahsettigim gibi yahudi asilli kisilerin yapilanmalarini kurumlar bazinda açiklayacagim.” beyanlarının yeraldığı, aralarında operasyon kapsamında göz altına alınan ‘Kemal Alemdaroglu’nun da isinin yer aldığı,

“ÜNIVERSITE: Ülkemizin hemen bütün önemli üniversitelerinin rektörleri yahudi asillidir. Bu da basörtüsünün neden siyasal islamin simgesi oldugu aldatmacasiyla çarpitildigini, rektörlerin neden yeni hükümete böylesine sasirtici bir çikista bulunduklarini açikliyor zannederim. YÖK baskani Kemal Gürüz, Istanbul üniv. rektörü Kemal Alemdaroglu ve medyatik yardimcisi Nur Serter, Koç üniv. rektörü Seha Tiniç, Galatasaray üniv. rektörü Erdogan Teziç, Bilgi üniv. rektörü Lale Duruiz ve eski rektör Ilter Turan, Bogaziçi üniv. rektörü Sabih Tansal ve eski rektör Üstün Ergüder, Isik üniv. rektörü B. S. Yarman, Marmara üniv. rektörü Tunç Erem sabetayci (yahudi asilli)dir. Medyada çok görülen ve kanaat önderi olarak sunulan Asaf Savas Akat ve esi Nilüfer Göle, Eser Karakas, Ahmet Insel, Taner Berksoy, Kenan Mortan gibi hocalar ve medyada ismi çok geçen hukuk profesörlerinin çogunlugu sabetaycidir. Nasil Sisli Terakki ve Feyziye Isik Mektepleri cemaatin ortaögrenim okullariysa Isik ve Bilgi üniversiteleri de yüksekögrenim kurumlaridir.” şekllinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape no: 4915’ de kayıtlı 18.11.2007 tarihinde saat 21.15’de H.Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: Ben Sinan AYGÜN komutanım dediği, H.Atilla UĞUR’un: Merhabalar saygı sunuyorum başkanım nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: Allah’a hamdolsun komutanım koşturmaca gidiyor. Dediği, H.Atilla UĞUR’UN: Valla mücadelenizi çok yakından izliyoruz Allah yolunuzu açık etsin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ama işte tek başımıza yapıyoruz dediği, H.Atilla UĞUR’UN: Başkanım her daim yanınızdayız onu bilesiniz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağolun komutanım dediği,

Tape no: 4916’da kayıtlı 10.04.2008 tarihinde saat 10.28’de Erol MÜTERCİMLER ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHIS’ın: EROL bey günaydın, Sinan AYGÜN Başkanımı bağlıyorum efendim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Alo dediği, Erol MÜTERCİMLER’in: Kardeşim benim.  Günaydın dediği, Sinan AYGÜN’ün: Erol abim. İyi misin canım abim. dediği, Erol MÜTERCİMLER’in: Kardeşim benim. Yüreğine ve beynine sağlık. Sağol Varol dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bu akşam da gidiyorum ha dediği, Yine Ali K.’ dayım dediği, Erol MÜTERCİMLER’in: Ali K.’ da mısın? Tamam oldu. İyi iyi iyi iyi, sesimizin ekranlarda olması (Anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bu akşam vurup kırıp geçirecem abicim. Çok güzel belgeler açıklıyorum abi dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Nasıl görüyosun, ne oluyo, ne bitiyo dediği, Sinan AYGÜN’ün: Abi bu, görüş, herhalde iktidar parti kapanacak dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Tamam dediği,  Sinan AYGÜN’ün: Aşağı yukarı 11-12 kişiye ceza gelicek. Ondan sonra tekrar şekillenecek. Yani bu kadar radikal olmayan, bu kadar halkı germiyen işlerden geçiş süreci içinde böyle bişey yapıcaklar. dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Sen kendin için ne düşünüyosun, siyasi (Anlaşılmıyor) yer alma meselesinde, dediği, SİNAN AYGÜN’nün: Yani şu var abi, siyaset (anlaşılmıyor) yer almak, Bakanlık bu falan şey, yani ben şeyde yer alma istiyorum. Bu Türkiye’ nin çıkışında dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Hı hı dediği, Sinan AYGÜN’ün: Milli Mücadele mi dersin, bunu ben çok mu abartıyorum, onu bilemiyorum. Dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Abart dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bu çalışmanın içinde yer almak istiyorum. Nerde olur. Milletvekili olarak mı olur, Danışman olarak mı olur, kapıcı olarak mı olur, ne bilim, çaycı olarak mı olur, ona daha karar vermiş değilim. Çünkü benim beklentim yok yani. Siyasetten bi beklentim de dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Ama şöyle bişey, şöyle bişey yapmalısın. Şimdi doğru olan da o. Siyasette yer almak zorundasın bak durumundasın demiyorum, siyasette yer almak zorundasın. Onun için bu yeni yapı yapılanma ve siyasi parti öyle bir mimari yapının dizaynı için düşünmelisin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evet dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Senin durumundaki, senin gücündeki bir insan onu yapmalı ki, o zaman hani dışarıdaki bi takım insanlar, akademisyeni düşünür şuyunu buyunu da, o şemsiyenin altına girebilsin. Unutma bunu dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evet dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Hani dışarıdaki bi takım insanların çok yapma gücü yok dediği, Sinan AYGÜN’ün: Doğru söylüyosun dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Geldiğin nokta ve popüleriten buna son derece uygun. Onun için bu siyasette aktör olmanın dışında kötü yanları, hani bırak öteki yanı tamam çok güzel söylediğin şey ama hani o bi parça romantizm. Şimdi sen öbür taraf, öbür meseleye bak ki, öteki insanlar hani gücü şu anda senin pozisyonunda olmayanlarda yanında yer alma şansı bulabilir dediği, Sinan AYGÜN’ün: İşte bunu düşünüyoruz dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Böyle bir bak meseleye,  dediği, Sinan AYGÜN’ün: Anladım abi dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Tamam, öyle bi bak meseleye ki, ondan sonra şey konuşalım dediği,  ...Sinan AYGÜN’ün: Saygılar sundum abim . Var mı bi emrin bana dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Estağfurullah. Öbür türlüde bu siyaset meselesinde, hani orda netleştiğin zaman, ne olur konuşalım. Gücüm ne yetiyosa dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ondan şüphem yok abi, dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Gücüm ne yetiyosa, bak bi telefon et. Bi şey yaparız. Bi şekliyle neye yetiyosa her türlü yardım olurum. Çünkü bunun başka dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağol canım abim dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Başka çıkışı yok kardeşim, Halk sana çok inanıp güveniyor dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağol canım abim dediği, EROL MÜTERCİMLER’in: Önemlisin, çok önemlisin. Bu akşam da izliycem. Ali KIRCA’ ya da çok selam, sevgi ilet kendisine dediği, Sinan AYGÜN’ün: Başüstüne abicim, söylicem abim dediği,

 Tape No:4917’ de kayıtlı 16.04.2008 tarihinde saat 23.58’de Yiğit B. ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün: Şeyle konuştum bugün ben Hurşit TOLON’la dediği, YİGİT B.’un: Haa ,dediği, Sinan AYGÜN’ün: ………. Aydın DOĞAN’ın çok yakınındaki bir adam buna tanıdığı bir adam Aydın DOĞAN’la berabermiş duymuş Aydın DOĞAN Tuncay ÖZKAN’ın mitingine katılıyorsun bizim Yiğit oraya mı katılıyormuş bir öğren diye söylemiş adam da buna tüyo verdi adamda bunlara katılman iyi olmaz Aydın beyin bundan haberi var yani sıkıntıya girersin gibi laf edince Yiğit’inde morali bozuldu…………. burada beş milyon kişi görüyo seni Aydın baba böyle yapınca Özkan’la da arası yok bunun senin kalkar ipini keser şu olur bu olur dedi onun akrabasını ya uzaktan bir akrabalığı var e çokta fazla bir akrabalığı yok onunda sana söyleyim dedim öyle kaldı dediği,        

Tape No:4918’ de kayıtlı 17.04.2008 tarihinde saat 21.43’de CUMHUR Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; Cumhur Ş’nin: Cumhur ben Cumhur dediği, Sinan AYGÜN’ün: Söyle ne var Cumhur dediği, Cumhur Ş’nin: Yarın yanına gelebilir miyim başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Gelemezsin ne işin var benim yanımda senin dediği, Cumhur Ş’nin: (Bir kelime anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Niye affetcem ben seni la ne yapcam ben seni yap.. dediği, Cumhur Ş’nin: Hah dediği, Sinan AYGÜN’ün: (Anlaşılmıyor) ondan sonra sen beni affettin mi de dediği, Cumhur Ş’nin: Yok kötü bişey yapmayacam ben dediği, Sinan AYGÜN’ün: Aa, ne ne kötü bişey ne yapacan lan beni mi tehdit ediyon dalyarak. Ne kötü bişey yapmayacan. Oyarım lan vallaha seni sen beni biliyon mu dediği, Cumhur Ş’nin: Biliyom, biliyom valla dediği, Sinan AYGÜN’ün: Aa ne kötü bir şey yapmayacam dediği, Cumhur Ş’nin: (Anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yapaydın istersen sıkaydım alnının ortasına bi. dediği, Cumhur Ş’nin: Benimmi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Kimin olacak ya dediği, Cumhur Ş’nin: Yo sen bana kıymazsın ya beni öldürmezsin sen dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hıı yarın yokum İstanbul’dayım yarın dediği, Cumhur Ş’nin: Tamam dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hadi dediği, Cumhur Ş’nin: He hemşire ablanın yanına gidecem de dediği, Sinan AYGÜN’ün: Almazlar odaya talimat verdim odaya giremezsin bundan sonra dediği, Cumhur Ş’nin: Niye dediği, Sinan AYGÜN’ün: Polisler almazlar haa dediği, Cumhur Ş’nin: Kötü bişey yapmadım ki kimseye dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ne yapmadın la daha ne yapmadın la benzinle geziyon la dediği, Cumhur Ş’nin: Bidaha gelmem dedim ya sana yemin verdim ya dediği, 

Tape No:4919’ da kayıtlı 18.04.2008 tarihinde saat 16.01’de HÜSEYİN U. ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHIS’ın: Başkanım Asayiş Daire Başkanı Hüseyin UZAK bey dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ver, (üç kelime anlaşılmıyor) alo dediği, Hüseyin U’nun: Abi merhaba dediği, Sinan AYGÜN’ün: Canım müdürüm ellerinden öpebilir miyim müsaadenle senin dediği, Hüseyin U’nun: Bende abimin gözlerinden öperim ne var ne yok abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyi iyiyim müdürüm hamdolsun fena değil müdürüm koşturmaca gidiyo dediği, Hüseyin U’nun: Allah iyilik versin abi nasıl kardeşlerim nasıl dediği, Sinan AYGÜN’ün: Müdürüm, her şey güzel müdürüm dediği, Hüseyin U’nun: (Bir kelime anlaşılmıyor) kızımız iyi mi dediği, SİNAN AYGÜN: İyi müdürüm kötü bir şey yok işte dünya telaşı gidiyo gör ara sıra görüşüyoz bakalım müdürüm dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şimdi ee benim bir yakınım ee bu Özel Güvenlik Daire Başkanlığı varmış dediği, Hüseyin U’nun: Abi Özel Güvenlik Daire Başkanlığı yok dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ha neymiş dediği, Hüseyin U’nun: Özel Güvenlik Şube Müdürlüğü var abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: O zaman size bağlı o zaman dediği, Hüseyin U’nun: O bize bağlı doğrudur abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şimdi ee iki üç ay önce kaydını yaptırmış 27 Nisan 2008 tarihinde bir ee sınav yapılacakmış buraya dediği, Hüseyin U’nun: Evet abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Fakat ee güvenlik kursu bir hata yaparak ee müracaatı geciktirmiş dediği, Hüseyin U’nun: Evet abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Buna bugün müracaat yapsak olur mu dediği, Hüseyin U’nun: Abi şimdi sınav benim bilebildiğim kadarıyla, başkanım ayın 27’sinde oluyo, Abi yazdım bu çocukla nasıl temas kurabiliriz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hasan KAYAKIRAN 0262 dediği, Hüseyin U’nun: 0262 dediği, Sinan AYGÜN’ün: 679 dediği, Hüseyin U’nun: Evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: 56 22 dediği, Hüseyin U’nun: Abi ben bu çocukla birini görüştürüyorum olabilecek bişey varsa dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam abi dediği, Hüseyin U’nun: Mutlaka yapar döner size bilgide veririm abi dediği      

Tape No:4920’de kayıtlı 19.04.2008 tarihinde saat 13.59’da Mücahit P. ile yaptığı görüşmede özetle;  X BAYAN ŞAHIS’ın: Mücahit PEHLİVAN başkanım dediği; Sinan AYGÜN’ün: Ver, alo dediği, Mücahit P’nin: Alo dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sevgilim nasılsın iyi misin dediği, Mücahit P’nin: İyiyim abi siz nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim ya şu Numune Hastanesi Başhekimi Mahmut KOÇ’a geçirmişin adam hüngür hüngür ağlıyo televizyon mu götürmüşün kamera mı götürmüşün ne yapmışın dediği, Mücahit P’nin: Ya götürmedim ki ya ibne bunlar ya, ya manyak bunlar ya abi ya dediği, Sinan AYGÜN’ün: Mahmut abi senin arkadaşın oğlum lan git şeye yapsana dediği, Mücahit P’nin: Abi geçirmedim ki adama dediği, Sinan AYGÜN’ün: Atatürk (anlaşılmıyor) hastanesine geçir ee dediği, Mücahit P’nin: Ya kimseye geçirmedim akşam sen haberlerde vardı ya çocuklar acilde perişan olmuşlar Genel Kurmay Başkanı arıyor şey uçak gönderiyo hastayı aldırıyor dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyi yapmışın ama Mahmut’a dokunduğuna Mahmut üzülmüş Mahmut’u bir arada sen dediği, Mücahit P’nin: Ya Mahmut’a dokundurmadım dediği, SİNAN AYGÜN: Ya bak sen benim dediğimi yap dediği, Mücahit P’ninahmut’a hiç dokundurmadım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Mah Mahmut, Ma kim dediği, Mücahit P’nin: Yani adamlar diyo üzerime saldıracaklar Sağlık Bakanı fellik fellik beni arıyo sikecekmiş dediği, Sinan AYGÜN’ün: Abi şimdi o Mahmut’u oradan görevden alacaklar Mahmut bizim elimiz ayağımız orda biliyorsun dediği, Mücahit P’nin: Yok onla alakalıyda Dışkapı’da oldu olay orda bişey yok dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ama işte ama Mahmut alınmış üstüne Mahmut’ta üzülmüş Mahmut’ta diyor ki ya ben Mücahit’i iyi tanırım iyi severim ama senin çok iyi arkadaşınmış ya  bize niye böyle bir şey yaptı ,Sen Mahmut’u açan Mahmut’a açar konuşurmusun bi dediği, Mücahit P’nin: Açar konuşurum tabi dediği,Sinan AYGÜN’ün:Var mı Mahmut’un telefonu sende dediği, Mücahit P’nin: Yok senin siz bana şeyi versin abi telefonunu dediği, Sinan AYGÜN’ün: Dur ben sana konferans yaptırtayım bi dediği, Mücahit P’nin: Tamam abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam mı dediği, Mücahit P’nin: Haa dediği,Sinan AYGÜN’ün: Kızım demin ki Gülhane Hastanesinin Başhekimiyle Mücahit beyi bir konferans yap görüştür Numune Hastanesi Numune Hastanesi Mahmut KOÇ’la hadi Mücahit görüşürüz ,İyi yapmışsın iyi yapmışsın eline sağlık devam dediği,Mücahit P’nin:Valla dediği, Sinan AYGÜN’ün: Devam şahısları alarak yapma karşına bir iş dediği, Mücahit P’nin: Yok hiç öyle bir şeyimiz yok ya dediği, Sinan AYGÜN’ün: Kurumları karşına al hiç önemli değil siktir et Sağlık Bakanlığına vur gitsin ibnelere (bir kelime anlaşılmıyor) amına kodumun çocuklarına dediği, Mücahit P’nin: Onu öyle yapacam zaten dediği, Sinan AYGÜN’ün: Aynen devam et vur hadi görüşürüz dediği, Mücahit P’nin: Hadi öpüyorum sağol dediği,

Tape No:4921’de kayıtlı 19.04.2008 tarihinde saat 14.04’de Sezai ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün: Efendim dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın: Danışman Sezai bey başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ha Sezai’ciğim dediği, SEZAİ’nin: Başkanım söylemeyi unuttum bugün Milliyet’in ekinde o Fatoş abla koleji gayet geniş şekilde var Ayhan’la birlikte kullanmıştık onu dediği, Sinan AYGÜN’ün: Öyle mi ha dediği, SEZAİ’nin: (Bir kelime anlaşılmıyor) gelecek hafta da biz yazarız dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bire bir zaten dediği, SEZAİ’nin: Bizim çatı var gazeteciler cemiyetinin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı dediği, SEZAİ’nin: Ayhan bey bizi oraya davet ediyo dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yok ya şimdi iki üç yere gitcem şimdi dediği, SEZAİ’nin: Ha dediği, Sinan AYGÜN’ün: BAYKAL’la beraber üç saattir BAYKAL’la geziyorum adam (iki kelime anlaşılmıyor) bize vermiş (iki kelime anlaşılmıyor) sonra dediği, SEZAİ’nin: Ha ha (bir kelime anlaşılmıyor) fırsat bulursanız buyurun başkanım dediği,

Tape No:4924’de kayıtlı 21.04.2008 tarihinde saat 12.42’da Lütfü E. ile yaptığı görüşmede özetle;  X BAYAN ŞAHIS’ın: Lütfü ERDOĞAN başkomiser pasaporttan dediği, Sinan AYGÜN’ün: Efendim dediği, Lütfü E’nin: Sayın başkanım saygılar nasılsınız Başkomiser Lütfü dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağol saygılar efendim sizler nasılsınız iyi misiniz dediği, Lütfü E’nin: Saygılan sunarım sağolun çalışıyoruz Allah’a şükür idare ediyoruz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Allah yardımcınız olsun dediği, Lütfü E’nin: Sayın başkanım özür dilerim rahatsız edecektim zatalinizi ama ve biliyorsun ortam kötü gelemedim benim sizden bir istiramım olabilir mi mümkün mü acaba dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tabi buyurun buyurun buyurun elimizden bir şey gelirse seve seve dediği, Lütfü E’nin: Ya benim öz yeğenim ee Serkan AYDOĞAN sizin Ticaret Odası Başkanınızmış şeyde Kuşadası’nda dediği, Sinan AYGÜN’ün: Anlamadım kimmiş dediği, Lütfü E’nin: Kuşadası’nda Serkan AYDOĞAN, AKDOĞAN Serkan dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evet, Lütfü E’nin: AKDOĞAN dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evet dediği, Lütfü E’nin: Ticaret Odası Başkanıymış herhalde şeyde ee Kuşadası’nda dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evet
dediği, Lütfü E’nin: Ee buraya benim yeğenim için rica edecektim oraya elaman alınacakmış bilgi işlem ve yahutta şey iletişim iletişim şeyi mezunu bana bu konuda yardımcı olma imkanınız var mı dediği, Sinan AYGÜN’ün: Valla bize bağlı bir oda değil ki (bir kelime anlaşılmıyor) bağlı orası yani bana bağlı olsa işte Haymana Maymana Şereflikoçhisar Beypazarı söylerdik ama hiç benle alakası olmayan bir oda İzmir Ticaret Odasına bağlı Kuşadası dediği,  Lütfü E’nin: Kim kim, sayın başkanım sizden girişimde bi rica etsem acaba sizce dediği, Sinan AYGÜN’ün: Valla odalar birliği başkanı olabilir dediği, Lütfü E’nin: Odalar birliği başkanı dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hıh Rıfat bey olabilir dediği, Lütfü E’nin: Ha Rıfat bey dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı hı hı dediği, Lütfü E’nin: Saygılar sayın başkanım özür dilerim rahatsız ettim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Saygı bizde sağolun rica ederim dediği, Lütfü E’nin: Emirlerinizi bekliyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: Rica ederim sağolun dediği,

Tape No:4925’de kayıtlı 21.04.2008 tarihindesaat 13.49’de Sıtkı Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: Kardeş o gün (anlaşılmıyor) konuşmuştuk. Ben şimdi Deniz Kuvvetleri Komutanı ile görüştüm yarın sabah on’da bizi bekliyo Ha sabah ee bizim dokuz buçukta bizim odada olun siz, Orhan abiyi de aradım Orhan abiyi de bulursam ona da söyleyecem, Dokuz buçukta bizim orda on’da komutana gideriz beraber dediği, Sıtkı ÖZTUNA’ nın:(İki kelime anlaşılmıyor) söyleyim Orhan abiye dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam güzelce takım elbiseni giyin gravatını tak dediği, Sıtkı Ö.’nın: Tamam abi tamam abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sakal traşı ol etek traşı ol hepsine bakarlar ona göre dediği,

  Tape No:4926’da kayıtlı 26.04.2008 tarihinde saat 14.57’de Murat G. ile yaptığı görüşmede özetle;  X BAYAN ŞAHIS’ın: Yarbay Murat GÜNAL başkanım dediği, Murat G’nin: Alo Yarbay Murat GÜNAL (bir kelime anlaşılmıyor) buyurun efendim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Komutanım saygılar, komutanım ee sizi geçen gün aramıştım bu konuşmayla ilgili bana döneceğinizi söylemiştiniz bişey gelmedi dediği, Murat G’nin: Ee şöyle efendim kusura bakmayın ancak o hazır oldu çünkü bizim Genel Sekreterliğimiz hazırladı biraz önce Genel Sekreterimizle görüştüm dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı dediği, Murat G’nin: Siz telefon açınca (iki kelime anlaşılmıyor) diye dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı dediği, Murat G’nin: Müsaade ederseniz ben size kenti hemen transfer ediyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam dediği, Murat G’nin: Onu programlayın genel bilgileri verecek şu anda dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam efendim dediği, Murat G’nin: Çok teşekkür ediyorum dediği, TELESEKRETER
:Birazdan aradığınız kişiye bağlanacaksınız Sinan AYGÜN’ün: Sayın Genel Sekreterim saygılar efendim dediği, NURİ ALACALI’ın: Ha merhabalar Sinan bey nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağolun fendim sizler nasılsınız dediği, NURİ ALACALI’nın: Teşekkür ederim sağolun şey için konuşacaksınız tahmin ediyorum ee 6 Mayıs’ta icra edilecek (duyulmuyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evet 6 Mayıs komutanım şöyle bir şey geldi şimdi aklıma. Şimdi biz Ticaret odası olarak orada benim ee 12.860 tane üyem var mevcutta dediği, NURİ A. ’ın: Hah evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şimdi oraya bizde katılacaz tabi ki orda bir takım konuşmalar olacak tabi ki siz konuşmaları anlatacaksınız. Ama sizin bu yaptıklarınızın size ve Türkiye’nin menfaatlerine olduğunu biri sizi onure etmesi lazım. Yani birinin bunu konuşması lazım şimdi dediği, NURİ A.’nın: Onun için konuşma planladık dediği, Sinan AYGÜN’ün: Olursa onun için ee ama benim haberim yok ki ben bi konuşma metnimi hazırlayım size sunacam metnimi komutanda onu arzetsin dediği, NURİ ALACALI’nın: Tamam şimdi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Arz ederim komutanım desin, şunu çıkart bunu ekle deyebilsin yani dediği, NURİ A.’nın: Anladım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bizim ticari hayatımızı ilk defa böyle bir şey oluyo ve bunlarında diğer kurumlara da örnek olması lazım kim bu Kara Kuvvetleri Deniz Kuvvetleri artı Devlet Su İşleri Ziraat Odaları falan filan dediği, NURİ A.’nın: Anladım dediği, Sinan AYGÜN’ün: O yüzden sizi onure etmek istiyorum bişey yapmak istiyorum bu yaptığınıza karşılık dediği, NURİ A.’nın: Sizin içinde bir beş dakika yeterli olur mu konuşma için dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yeterlidir efendim yeterlidir efendim yeterlidir dediği, NURİ A.’nın: Tamam efendim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Beş dakika ben konuşmada şunu yapacam bu ilk oluyor bütün herkese örnek olsun biz ee hem Kuvvet komutanımız hemde ordaki komutanlara Türkiye’nin büyümesi gerekli o tarz bi beş Dakkalık bi konuşmada ben yapacağım dediği, NURİ A.’nın: Tamam peki efendim beş dakikalık konuşma ee dediği, Sinan AYGÜN’ün: Deniz Kuvvetleri komutanımız konuşacaklar tabi dediği, NURİ A.’nın 
:Evet en sonda da Deniz Kuvvetleri komutanı konuşacak efendim dediği, Sinan AYGÜN’ün ·:Ben ee Deniz Kuvvetleri komutanından önce kim konuşacak o belli oldu mu? dediği,  NURİ A.’nın: Şöyle efendim ee Deniz Kuvvetleri Komutanlığından önce ee bi on da beş dakikalık bi bu şeyle ilgili bu sergiyle ilgili daha önce ne yapılmış ne yapılmış bir barkavizyon gösterisi olacak dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam tamam çok güzel dediği, NURİ A.’nın: Ondan öncede bizi Ekm komutanı yani bu Envanter Kontrol dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam O zaman şöyle Ostim Başkanı ben Ekm komutanı Deniz Kuvvetleri Komutanı dediği, NURİ A.’nın: Evet Deniz Kuvvetleri Komutanı dediği, Sinan AYGÜN’ün: 4 kişi dediği, NURİ A.’nın: Evet eğer ee isterlerse belki Milli Savunma Bakanı ha illada konuşacam derse o onu araya şey yapacağız alacağız dediği, Sinan AYGÜN’ün: O ayrı tabi o ayrı tabi o ayrı tamam komutanım peki ben ona göre hazırlığımı yapayım komutanım Komutanım ben sizin isminizi bana bağlarken vermediler isminizi alabilir miyim çok özür dilerim dediği, NURİ A,’nın: Tabi ki Albay Nuri A. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Albay Nuri A.tamam efendim dediği, NURİ ALACALI’nın: Deniz Kuvvetleri Genel Sekreteri dediği, Sinan AYGÜN’ün: Deniz Kuvvetleri Genel Sekreteri Albay Nuri A. dediği, NURİ A.’nın: Evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam komutanım dediği, NURİ A.’nın: Teşekkür ederim dediği,

Tape No:4927’de kayıtlı 28.04.2008 tarihinde saat 12.10’da X BAYAN ŞAHIS ile Kutlay Ç’nin aralarında yapmış olduğu görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHIS’ın: Sinan beyin telefonu buyurun dediği, KUTLAY’ın: Hah iyi günler Şanlıurfa Emniyet Müdürü KUTLAY ben dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın: İyi günler müdürüm dediği, KUTLAY’ın: Sinan beyle buluşacaktım yarın gibi yoldayım geliyorum ben dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın: Tabi tabi bekleriz müdürüm dediği,

       Tape No:4928’de kayıtlı 29.04.2008 tarihinde saat 18.49’da Osman Ö. ile yaptığı görüşmede özetle;  X BAYAN’ın: Tunceli Emniyet müdürü Osman ÖZTÜRK Başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ver alo dediği, Osman Ö’nün: Sevgili Başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Canım müdürüm bi tanecik müdürüm nasılsın iyi misiniz? dediği, Osman Ö’nün: Sağolun iyiyim sizler nasılsınız bi sesinizi duyayım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bizim bu gün yönetimimiz vardı çok yoğundu yeni bitti yönetim kurulu dedim bi Osman abimi arıyım dedim Meraba diyeyim dedim sen nasılsın Osman abi dediği, Osman Ö’nün: (anlaşılmadı) malum buralar ..(anlaşılmadı) başladı  dediği, Sinan AYGÜN’ün : Başladı ya çok kötü ya bu Tunceli nolcak ya bu Tunceli Tunceli’den adamları hiç geçirmiyon gibi ama orası karıştı bu sefer dediği,Osman Ö’nün : Ama işte burada baya bi oyalıyoruz ama bi bırakırsak durumumuz kötü dediği, Sinan AYGÜN’ün :Ya dün KUTLAY bendeydi çok moralimi bozdu benim ya işler kötüye gidiyo diyor ya dediği, Osman Ö’nün
:Valla iyi değil bi kere düşünce bazında insanların yüreğindeki vatan sevgisi konusunda soran var en önemlisi o esasında teröristi öldürebilirsin halktaki etkisini yok etmek önemli dediği, Sinan AYGÜN’ün : Bitmez nereye kadar öldüreceksin dediği. 

         Tape No:4929’da kayıtlı 01:05.2008 tarihinde saat 13.38’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle;  X ERKEK ŞAHIS’ın: Ne yaptın görüştün mü? Dediği, Sinan AYGÜN’ün: Kimle he abiyle mi? Görüştüm, görüştüm abi napsın şu bu Adapazarı olaylarından çok rahatsız olmuş bu başımıza bela olur bu iş diyor bu Ankara’da mankarada olsa diyor bu ayaklanmaya kadar götürür diyor. Partinin kapatılacağına kesin gözüyle bakıyor. Baştaki adamlara ceza geleceğini biliyor. Onlar diyor kesin saklanırlar diyor. E ondan sonra nolcak diyorum dedim ki buranın içerisinde sağlam, milliyetçi hem muhafazakâr hem milliyetçi adamlar onlardan bi şey olur dedim ben Cemil Ç. yönlendirdim işi. Dedim ki bunların aklını başını toparlayabilecek işte 301’inci maddeye karşı duran bu Kürtlere karşı baya mücadele eden bi adam. Bence o dedim ondan sonra başka diyor yok mu kimse diyor dedim valla benim gördüğüm o yani başka var mı bilmiyorum biz siyaseti karışmayız diyor ben sana şeyi vermek için dedim diyor dedim bi çağır bi konuş kendisiyle bizim çağırmamız olmaz dedi o talep etse dedi görüşeyim dedi. sonra o abi aradı beni, beni bi abi aradı dedi görüştün mü görüştüm anlattım ona da talepte bulunuyor senle bi görüşmek istiyormuş herhalde bugün yarın görüşecekler dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: İyi yap san yaptın şeyini bundan sonrası ona ait tabi, tabi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ha ben karışmam ondan sonra da adımızı çıkartıyorlar eşoğlueşşekler ya. Ondan sonra işte adam yanlış şeyden rahatsız bu DTP den Avrupa birliğinin bunlara verdiği özgürlüklerden demokrasilerden falan filan 301den çok rahatsız 301’i geçmeyi hiç tahmin etmiyordum diyor çok rahatsız olmuş üç yüz birden ama Avrupa birliği hala memnun değil yapılanmadan bu şekliyle diyor maddeyi, Onlardan çok rahatsız şey diyor devam mevam etcek misiniz yok dedi ya şerefsiz miyim dedi ya Sinan dedi öyle şey mi olur dedi ya öyle diyorlar dedim ya devam yok dedi ya ben evi mevi yaptırıyom dedi şu an yengen dedi mobilya mobilya alıyor beğeniyorlar dedi, boyası badanası bitti dedi . Fenerbahçe ordu evinde oturacakmış dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın:  Bütün dengeleri bozar çünkü şey nasıl geçti Deniz BAYKAL’la dediği, Sinan AYGÜN’ün: O iyi canım Deniz BAYKAL tam bir başbuğ olmuş bi adam ya hayret ya. Bi akşam dedim eve gidelim evde oturalım mangal yapalım dedim o zaman sizi de çağıracam abi bi ay sonra falan, Ondan mutluydu çok ilgi gösterdi sarıldı öptü tokalaştık döndük geldik dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın:   Ya bi de bi şey söyliyecem sana dün Türkiye ve Ortadoğu Amme İdaresi Enstitüsü genel Müdürü Profesör Eyüp İSPİR vardı iyi birisi, sağlam bi arkadaştır bu yeni seçildi buraya. yani orda büyük bi mücadele vermiş biliyorsun. Türkiye ve Ortadoğu amme idaresi enstitüsü bu bürokratların yetişmesinde çok önemli bir yerdir yani o enstitüyü bitiren bi bürokrat şey bu Akademi bu askerilerin bi akademisi var ya, Seninle görüşmek içi bi talep elde ediyor ben sana biliyorum ona bi randevu ver de Eyüp len görüş Eyüp dediğim gibi iyi bi arkadaştır orda da çok ta fonksiyonel olacaktır dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam abi derhal, derhal dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın:  Şeyden ATO’dan da buradan yani diyor yetişmek üzere toptan gönderirsin biz buralarla şey kuralım diyor bi söyleyeyim de bi randevu alayım dediği, 

Tape No:4930’da kayıtlı 01.05.2008 tarihinde saat 16.48’de Haldun A. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  ... X BAYAN ŞAHIS’ ın: Vali yardımcısı Haldun A. dediği, HALDUN A.’ın: Sayın başkanım saygılar iletiyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: Saygılar efendim sağolun dediği, HALDUN A.’ın: Sağlık haberlerinizi ve memlekete ilişkin genel durum noktasındaki kaygıları birlikte paylaşmak noktasındaki sizleri rahatsız ettim ara dönemler itibariyle zaman, zaman da acıları birlikte paylaşalım morallerimizi bir anlamda iyileştirelim önümüzdeki dönem içerisindeki sorumluluklarımızı da bu moralle daha can pare daha şevkle yerine getirmek noktasında azimli olalım dediği, Sinan AYGÜN’ün: İnşallah, inşallah sayın valim dediği, HALDUN A.’ın: Yöneticilerin sağlık haberlini memleketimizin sağlık haberleri hepimizden daha önemli diye düşünüyorum sağlık birinci planda ama memleketin sağlık haberleri ön planda dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağolun sayın alım dediği, HALDUN A.’ın: Sayın başkanım tabi ki bugünkü aktif görevleriniz sorumluluklarınızı layıkıyla yerine getiriyorsunuz ama herhalde memleketin ek görevler konusunda ilave konusundaki kaygıları bizlerle paylaşıyorsunuz bu paylaşımı bu paylaşımı biraz da yürekle biraz da …(anlaşılmadı) gerekiyor gerçekten toplumun gündeminde siyaset, siyasetin gündeminde de halk bulunuyor halkın derdi için halkın derdi önünü görememe karnını doyuramam ama gerçekte bunlarla ilgilenmeliyiz siyaset başka şeylerle ilgileniyor. Biraz bunlarla ilgilenirsek herhalde bu siyaset gündemini siyaset sorunu kökten ihtiyaç vardır bi işleri layıkıyla kurumumuzda yaptığınız sizlerinde bu işlerde ciddi katkı yapabileceğini inanan kişi olarak canı gönülden sizleri destekliyorum bunları paylaşmak istedim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağolun sayın valim çok teşekkür ederim sayın valim dediği, HALDUN A.’ın: Hiçbir emirleriniz arkada kalmayacak dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ricamız olur sayın valim siz emir edeceksiniz biz yapacaz en kısa zamanda görüşürüz inşallah valim dediği,

Tape No:4931’de kayıtlı 02.05.2008 tarihinde saat 15.01’de Ahmet B. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede, … X BAYAN ŞAHIS’ın: Ahmet B. başkanım değdi, Sinan AYGÜN’ün: Efendim abi değdi, Ahmet B’nin Canım kardeşim ne yapıyorsun değdi, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim Ahmet abi sen ne yapıyorsun değdi, AHMET B.’in
: Ben iyiyim ben iyiyim ama gidişatlardan memnun değiliz değdi,  Sinan AYGÜN’ün: Napabilirim abi değdi, Ahmet B’ninAbi yapacağın çok şey var değdi, Sinan AYGÜN’ün: Daha zamanı var abi zamanı var değdi, AHMET B.’ in
: Abi zamanı kalmadı şey kalktı neydi o Sivaslı değdi, Sinan AYGÜN’ün: Yapsın abi Sivaslı değdi, Ahmet B’ninAbdullatif ŞENER değdi, Sinan AYGÜN’ün: Çalışsın abi boş ver. Elleme abi çalışsın elleme değdi, Ahmet B’ninBen ellemiyorum zaten abi ben ellemiyorum değdi, Sinan AYGÜN’ün: Elleme çalışan bize çalışıyor boş ver sen kafanı yorma gün ola harman ola değdi, Ahmet B’ninSinan’ım napacan sabahleyin Yaşarla konuştum değdi, Sinan AYGÜN’ün: Haberim var bahsetti biraz sabah benim yanımdaydı değdi, Ahmet B’ninO benim kardeşim değdi, Sinan AYGÜN’ün: Biraz Ahmet abi şu ekonomi çatlamak üzere zaten bi kabuğu çatlasın bi güzel değdi, Ahmet B’ninÇatlamadı artık patladı Sinan AYGÜN’ün: Yani bunu insanlar istedi yor ama bunları hissedemiyor bi sokağa dökülsün de şu insanlar bakalım ne olacaklar bakalım değdi, AHMET B.’ in
:Sinan abi sokağa dökülmesini beklemeyelim değdi, Sinan AYGÜN’ün: Bekleyecez, bekleyeceğiz abi bekleyeceğiz değdi, Ahmet B’nin Misafir olarak gelicem değdi, Sinan AYGÜN’ün: İnşallah beklerim abi değdi,

Tape No:4935’de kayıtlı 02.05.2008 tarihinde saat 17.12’de Atalay E. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede… X BAYANŞAHIS’ın: Atalay E. arıyor başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ver. Alo dediği, Atalay E’nin Başkanım merhaba dediği, SİNAN AYGÜN’ün: Merhaba abim dediği, Atalay E’ninNasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim canım abim sizler nasılsınız iyi misiniz? Dediği, Atalay E’ninÇok şükür koşturuyoruz biz de uğraşıyoruz. Bi taraftan hafta telaşı bi taraftan tetikçilerle mücadele devam dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyi hadi Allah yardımcınız olsun abicim dediği, Atalay E’nin: Oldu sağolun şimdi yarın konuşma için geliyorsunuz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Benim bi Ankara dışım var ama netleşmedi abi senin kaçtaydı abi ondamıydı dediği, ATALAY E.’nin
: On dörtte dediği, Sinan AYGÜN’ün: On dörtte yarın bi Denizli Programım var haber bekliyorum daha doğrusu o Netleşmediği için net bi şey söylemiyorum ama Ankara’da olsam mutlaka ordayım dediği, Atalay E’nin:Abdullatif bey geliyor Abdullatif Ş. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam Ankara’da olduysam mutlaka ordayım abicim oldu mu? Dediği, Atalay E’nin: Tamam o zaman dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ben sana haber veririm o zaman konuşuruz çıkarız abi oldu mu? Dediği,

Tape No:4936’da kayıtlı 03.05.2008 tarihinde saat 20:29’de TURAN isimli şahıs  ile yaptığı görüşmede özetle;...TURAN ÇÖMEZ’in: Televizyon programları yaptım senin haberlerini okudum döndüm seni çok meşgül etmeyim Cemil abiler düğmeye bastılar mı parti için dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ben dün beraberdim (bir kelime anlaşılmıyor) bendeydi, Ee benim o diğer vatandaşla ilgili görüşlerimi bildirdim ona,İlettim,Geçen gitmiştim ziyarete de ya,Onu söyledim kendisine,Ama ee onla görüşcekler ,Senle görüşmesi gerektiğini söyledim tabi dedi ayarla görüşelim dedi böyle hani iyi dedi senin burda görüşelim dedi ,Durum bu dediği,TURAN ÇÖMEZ’in:Ben Ankara’dayım planla abi ne zaman diyorsan oldu mu dediği,Sinan AYGÜN’ün::Tamam abi önümüzdeki hafta görüşürüz ….dediği,

   Tape No:4937’de kayıtlı 04.05.2008 tarihinde saat 13.46’de Abdullatif Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; … Abdullatif Ş’nin De demeçlerini görüyorum yani ŞENER parti kurarsa beraber çalışırım demişsin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bi mahsuru var mı dediği, Abdullatif Ş’ninYa hiç mahsuru yok ya dediği, Valla şu başlığa bak Posta’da dediği, Sinan AYGÜN’ün: Çok adam aradı abi ya dediği, Abdullatif Ş’nin:Yani Abdullatif Ş.’den iyi bir başbakan olur demişsin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Daha ne deyim abi ya dediği, Abdullatif Ş’nin:Yani bu alenen dünya aleme bunları ilan ettiğine göre demek ki ee gönlünde sağlam bir yerim var dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ondan hiç şüphen olmasın abi bunu ben daha önce geçen hafta yapmıştım o röportajı sana söylemedim çıksın ondan sonra söyleyim dedim dediği, Allah için çok seviyorum sen çok düzgün bir adamsın adam gibi bir adamsın abi, O yüzden ne elimizden geliyorsa sağolsun sayın Başbakan yardımcım bi emrin var mı bana nerelerdesin dediği, Abdullatif Ş’nin:Estağfurullah ben ee bir kitabım var onun baskısını tamamlamak istiyorum dizgiden çıkmış, Onunla ilgili çalış bugün yarın onları bitirmem lazım yoğun şey yapıyorum çalışıyorum, Sinan AYGÜN’ün: Peki sayın başbakanım kendine iyi bak dediği, 

Tape No:4938’de kayıtlı 04.05.2008 tarihindesaat 14.37’de SEZAİ isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; … Sinan AYGÜN’ün: Sezai dediği, SEZAİ’nin: Efendim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya bugün bu şeyle ilgili bir açıklama yaptık Ostim’de ki işte Genel Kurmayın diyo Milliyet’te ki manşet olan haberle ilgili dediği, SEZAİ’nin: Hı evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ee şu Hürriyet’e söylesende Hürriyet atlamasa bu haberi bugün Pazar kimse yok dediği, SEZAİ’nin :Tamam konuşayım dediği, Sinan AYGÜN’ün:O şey neydi o adamın ismi Yaşar SÖKMENSOYAZ dediği, SEZAİ’nin :Tabi tabi konuşurum ben dediği, Sinan AYGÜN’ün:O önemli bir şey ee atlamış olmasın onlar bugün de Pazar ya onlar Pazar’ın manşetini hazırlamışlardır haberini atlamasınlar söyleyip bana bilgi verir misin dediği,

Tape No:4939’da kayıtlı 04.05.2008 tarihinde saat 14.41’de Talat A. ile yaptığı görüşmede özetle;; Sinan AYGÜN’ün: Efendim Talat’cığım dediği, Talat A’nın: Başkanım nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim canım sen nasılsın iyi misin dediği, … … Talat A’nın: Anladım yani onun kendisine söylemiştim ee haftanın üç dört gününü mümkünse şey yapalım diye dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam olur tamam dediği, Talat A’nın: Pazar aa Pazartesi olduğu için yani bugün göndermesi gerekiyo o iletişime biz (duyulmuyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bende Tuğba hanıma bu akşam tarihleri bildireyim o zaman dediği, Talat A’nın: Zahmet olacak dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tarihleri bildireyim ondan sonra yazmaya devam edelim yazmaya (anlaşılmıyor) dediği, Talat A’nın: Zahmet olacak tamam başkanım tamam başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Peki rica ederim dediği,

 Tape No:4940’da kayıtlı 04.05.2008 tarihinde saat 15.52’de Mustafa D. ile yaptığı görüşmede özetle; Mustafa D’nin: Sevgili kardeşim sevgili başkanım Mustafa DÜZ İstanbul milletvekili nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağol abi sizler nasılsınız dediği, Mustafa D’nin: Açıklamanızı okudum inanılmaz yani herkesin halkın benim hepimizin dilindeki söylemek istediklerini hepsini vurgulamışsınız tebrik ediyorum sizi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağolun abi teşekkür ediyorum dediği, Mustafa D’nin: Valla zaten tüm Türkiye halkı esnaf herkes sizi destekliyo dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağol sağol dediği, Mustafa D’nin: Korkusuzca aa tebrik ediyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: Estağfurullah estağfurullah dediği, Mustafa D’nin: Ben bi daha milletvekili falan olmak istemiyorum ama gerçekten siyaset zor işte Abdullatif beyle de görüşüyorum çok değerli bir insan dediği,  Sinan AYGÜN’ün :(İki kelime anlaşılmıyor) Mustafa D’nin: Ee hem katkılarım sizinle nefer olurum o konuda destek veririm dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağol sağol sağolun abi dediği, Mustafa D’nin: Benimde 28 yaşında kızım var onu da siyasete sokmak istiyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün :(İki kelime anlaşılmıyor) Mustafa D’nin: Hayırlısıyla yüksek tahsili Amerikan İngilizce üst düzey (bir kelime anlaşılmıyor) çalışıyo dediği, SİNAN AYGÜN: İnşallah dediği, Mustafa D’nin: İnşallah öyle bi ee yani dediği, Sinan AYGÜN’ün: İnşallah dediği, Mustafa D’nin: Desteklerinizi de bekliyorum Sinan bey dediği,

Tape No:4941’de kayıtlı 06.05.2008 tarihinde saat 13.32’de Fuat B. ile yaptığı görüşmede özetle; Fuat B’nin: Kardeş şimdi ee bu bizim ee alt taraf için yangın kapısı ihalesi varmış bugün galiba dediği, Sinan AYGÜN’ün: Neresi için dediği, Fuat B’nin
:Şey için kon kongre merkezine dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ha evet doğrudur dediği, Fuat B’nin
:Bu senle de görüşmüşler  SEÇKİNER İnşaat diye, benim çok iyi dostlarım bunlar (anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Fiyat vermişler mi dediği, Fuat B’nin: Dosyasını ver verdiler senle görüşmüşler genç bir çocuk hatta dediği, Sinan AYGÜN’ün:Valla zor olur ya zor olur zor dediği, Fuat B’nin: Yani çok tatlı bir çocuk bir de İzmir firması varmış yani Ankara firmasına verelim biz burayı dediği, Sinan AYGÜN’ün: Olur bakalım söyleyim ona Salih BECİ bakıyo ama dosya benim önüme gelecek uyarayım ben onu dediği, Fuat B’nin: Seçkiner diye dediği, Sinan AYGÜN’ün: Fiyatı tamam fiyatı uygunsa tabi seve seve dediği, Fuat B’nin: Ya fiyatını gerektiği yerde çağırırız obür tarafa da uydurttururuz  dediği, Sinan AYGÜN’ün:
Tamam sevgilim, mesaj alınmıştır dediği, … … Sinan AYGÜN’ün: Yapma ya Pazar günü onları götüreyim diyordum ya dediği, Fuat B’nin: Havalar kötü beton ee yağmurda orada atamazlar diye ben dediği, Sinan AYGÜN’ün :Pazar günü pikniği götürecektim de onları önce bir götüreyim de dediği, Fuat B’nin: Pikniği götür oraya götürmede pikniği götür ben bitince ararım seni alo derim dediği,

Tape No:4942’de kayıtlı 07.05.2008 tarihinde saat 19.21’de Cengiz Ö. ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün :Cengiz abim buyursun dediği, Cengiz Ö’nün:Başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün :Ağabeyciğim buyursunlar dinliyorum dediği,…… Sinan AYGÜN’ün :Abi para kasada para var İMF’yi kovmak için paraya gerek yok ki İMF’ye bizim borcumuz 7 milyar dolar Merkez Bankası bugün dün itibariyle 73 milyar dolar para var yani dediği,Cengiz Ö’nün:Peki bunun için dediği, Sinan AYGÜN’ün :Abi istemiyorlar ki dediği,Cengiz Ö’nün:Paralar durup Başbakan’a uyaracak ve yahutta zenginler (iki kelime anlaşılmıyor) bişey yapılamaz mı dediği, Sinan AYGÜN’ün :Yani yok yok abi adam adam ödemek istemiyor ki İMF’ye İMF’ye ödeyip İMF’yi yollarsa buraya para gelmeyecek sıcak para gelmeyecek batacak bunlar dediği, Cengiz Ö’nün:Ya abi çok korkunç bir durum ya dediği, Sinan AYGÜN’ün :Tekrar dolayısıyla buraya sıcak para ... tabi canım ülke bitti ya (iki kelime anlaşılmıyor) şu anda bizim dediği, Cengiz Ö’nün:Senin şeyin verdiğin ee sinyaller duyarlı olursa bilmiyom (anlaşılmıyor) galiba o da senin gibi konuşuyo dediği, Sinan AYGÜN’ün : Olly Ren konuşuyo işte Olly Ren konuşuyo kim lan bu Olly Ren komiser (bir kelime anlaşılmıyor) komiseri pezevenge bak ya dediği, Cengiz Ö’nün:(Gülüyor) Sinan AYGÜN’ün :Efendim AKP kapatılırsa iyi olmazmış bak pezevenge bak sen ya dediği, Cengiz Ö’nün:(Gülüyor) oylar çoğalırmış dediği, Sinan AYGÜN’ün :Ya şerefsiz herif dediği, Cengiz Ö’nün:Abi çok (bir kelime anlaşılmıyor) ya dediği,Sinan AYGÜN’ün :Neyse, çok kötü iyi git iyi gitmiyo yani ağabeyciğim dediği, Cengiz Ö’nün:Genel Kurmay Başkanı niye seyirci oluyor ki dediği, Sinan AYGÜN’ün :Ne oluyo dediği, Cengiz Ö’nün:Seyirci oluyo bu çektiğimiz ızdırıba dediği, Sinan AYGÜN’ün :Kapatılma davasını bekliyo herkes Ankara falan ona odaklanmış vaziyette şu anda herkes (iki kelime anlaşılmıyor) dediği, Cengiz Ö’nün:Allah sonumuzu hayır etsin dediği, …… Cengiz Ö’nün:Abi bir de korkunç ne var biliyor musun aklında mı bilmiyorum hatırlarmısın İzmit depreminin deprem için toplanan paraları İmf borcu olarak ödediler biliyormusun bir de dediği, Sinan AYGÜN’ün :E tabi biliyorum biliyorum hepsini biliyorum hayırlısı olsun bakalım ağabeyciğim peki   dediği, Cengiz Ö’nün:Abi bi de şu bizim şimdi şey veriyorlar ee konut yardımını ödeyeceklermiş Mayıs sonuna doğru dediği, …… Sinan AYGÜN’ün: Ödeyeceklerse ne yapalım vatandaşa (bir kelime anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün :Biliyorum biliyorum takip ettim gördüm dediği, Cengiz Ö’nün:E bu emeklinin 1 milyar küsür alacağı var ya ta ECEVİT zamanından bunlar bize niye ödemiyo bunlar 4milyar dolar para için bizi sattılar adi herifler dediği, Cengiz Ö’nün:Bi ağabeylik yapsana bana da yapsana bende emekliyim dediği, Sinan AYGÜN’ün :Tamam abi yapayım peki dediği, Cengiz Ö’nün:Teşekkür ediyorum (anlaşılmıyor) dediği,

Tape No:4943’de kayıtlı 08.05.2008 tarihinde saat 21:42’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; … X ERKEK ŞAHIS’ın: Bence Genel Kurmay Başkanının o bugünkü tavrı ya çok güzel bişeydi ya dediği, Sinan AYGÜN’ün: Öyle mi ben o kapıda beraber giriş yaptık arabalar arka arkaya geldi beraber (iki kelime anlaşılmıyor),Beni sever o ben geçen yanındaydım onun zaten dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ya bu Abdullatif bugün bak şeyin bir yazısı var okudun mu bilmiyorum Sabah dediği, Sinan AYGÜN’ün: Vatan’ın manşeti neydi bugün Vatan’ın dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Görmedim bakmadım neydi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Abdüllatife geçirmişler Vatan? ya danışmana iş tarif etmiş  para istemiş falan filan bir sürü bişey  dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ha TMSF’deki şeyi diyorsun,Gördüm gördüm,Onu Aydın AYAYDIN yaptırmış dediği, Sinan AYGÜN’ün::Hı hı biliyorum  dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ergün BABAHAN bugün şey yazmış gaza gelme Abdullatif ,DOĞAN grubu seni gaza getirmeye çalışıyo diye dediği, Fakat millet senin Abdullatif başbakan olur açıklamanı konuşuyo ha dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bir kelime anlaşılmıyor) nasıl bölecektik dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Öyle dimi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hıı. Nasıl böleceğiz başka türlü dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Peki bu herif bölebilir mi sence dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ee başladı bile başladı bile dediği, İşte bu kendi bu kendini partiden attırmaya çalışıyo şimdi (iki kelime anlaşılmıyor), X ERKEK ŞAHIS’ın: İşte biz bunun yanında biz bunun yanında durabilir miyiz abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yok daha niye duralım dursun biz bir köşede dursun lazım olursa gider dururuz Türkiye’de kimin nerede duracağı belli mi şu anda o yüzden dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ben bunu ben bunu bizim kanala çıkarttırayım mı ufak ufak ister misin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Çıkarttır çıkarttır çıkarttır dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: O zaman sen ona bi söyle istediği zaman alalım bunu biz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam bi konuşayım bakayım tamam mı kardeş dediği, ...

Tape No:4944’de kayıtlı 08.05.2008 tarihinde saat 21.59’da Kutlay Ç. ile yaptığı görüşmede özetle;    Sinan AYGÜN’ün: Biraz boğazlarım şişmiş Kutlay abi ya dediği, Kutlay Ç’nin: Eyvahlar olsun, eyvahlar olsun başkanım geçmiş olsun, yenge nasıl iyimi? dediği, Sinan AYGÜN’ün :İyi her şey güzel, bak ……..(anlaşılmıyor) hanımın selamı var size dediği, Kutlay Ç’nin :Ya işte tekrar görüşme imkanı olmadı ben erken döndüm başkanım dediği,……Sinan AYGÜN’ün :İyi hadi Allah yardımcın olsun abi dediği, Kutlay Ç’nin: Koşturdum geldim işin yoğun biliyorum, ama diğer konuyu göz önünde tutabilirsen dediği, Sinan AYGÜN’ün :Şeyle hiç görüşemedim ki tutuyorum önümde de, Abdullah Bey’le hiç görüşemedim, hiç karşılaşamadık, neyse önümüzdeki günlerde bir kokteyl şeyi varmış, köşke davet varmış oraya gideceğim dediği, Kutlay Ç’nin :Anladım  tamam abi dediği, Sinan AYGÜN’ün :Orda görüşebilirsem, orada görüşeceğim abi dediği, Kutlay Ç’nin: Tamam başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün :Bu hafta sonu herhalde öyle tahmin ediyorum davet tamam mı abiciğim sen (iki kelime anlaşılmıyor) konuda dediği,

Tape No:4945’de kayıtlı 08.05.2008 tarihinde Saat 23.34’de Rıfat H. ile yaptığı görüşmede özetle;  RIFAT H.:Alo dediği, Sinan AYGÜN’ün: Canım dediği, Rıfat H’nin: Canımın içi nasılsın iyi misin? dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim sevgilim sen nasılsın ne yapıyorsun Ben de iyiyim sağol valla  koşturup duruyoruz be bir tanem dediği, Rıfat H’nin: Ben de iyiyim sağol valla  koşturup duruyoruz be bir tanem dediği, Sinan AYGÜN’ün: Anladım Ankara’da mısın dediği, Rıfat H’nin: Yoğun bir tempodayız Ankara’dayım bir tanem dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyi hadi Allah yardımcın olsun sevgilim dediği, Rıfat H’nin: Sen ne yapıyorsun dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ne yapayım sesini duyayım dedim ne yapıyorsun ne ediyorsun Pazartesi günü müşterek toplantı yapıldı odalar odasında … :İşte AT, ASO, ATO dediği, Rıfat H’nin: He dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ticaret Borsası dediği, Rıfat H’nin: He dediği, SİNAN AYGÜN’nun: Seni çağıralım mı? Çağırmayalım mı? dediği, Rıfat H’nin: Niye çağırmayacaksınız ya, dediği, Sinan AYGÜN’ün: Çağıralım mı? dediği, Rıfat H’nin: Pazartesi gün müsait miyim onu bilmiyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yalnız geçireceğiz senin yanında nasıl geçirsek, zor durumda dediği, Rıfat H’nin: Kime geçireceksiniz? dediği, Sinan AYGÜN’ün: İşte ekonomiye, ekonomi kötü, şu kötü,  bu kötü, o kötü… zor  durumda kalmayasın? dediği, Rıfat H’nin: Kalırız olmazsa dediği, Sinan AYGÜN’ün: Nurettin ile de konuştum, çünkü  Nurettin’e de bir açıklama yolladım bakıyor Nurettin açıklamaya şimdi, o da geçen gün geçirmişti. dediği, Rıfat H’nin: Onlarda rahatsız mı? dediği, SİNAN AYGÜN
‘ün: Rahatsız Nurettin iki üç sefer geçirdi, iki üç gündür geçiriyor. Nasıl geçiriyor bilmiyorum. Tarım zaten böyle, Faik zaten dönmüş vaziyette öyle hissediyorum. Yani şimdi ben bir deklarasyon hazırladım onlar yoldalar okuyorlar onlarda onu okusunlar düzeltsinler yarın yollayacaklar. dediği, Rıfat H’nin: He, he dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hatta sana da yollayayım istersen sen bir bak ona, haberin olmasın istiyorsan? … :O yüzden sen gelmesen iyi olur diyorum. dediği, Rıfat H’nin: Zaten bana gelme diye hazırlamışsınız vijdansız ben yokum ki dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyi işte ama rahat, Pazartesi yok musun? dediği, Rıfat H’nin: Hayır muhakkak yoğunumdur, randevuları vermişizdir biz. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Daha iyi gelme sen ya sen zor durumda kalma ya... onun için söyledim yoksa gel ben senin yerinde olsam daha rahat geçiririm. … :Haklı da bir şey yapamıyoruz ki Derviş  bile başlamış konuşmaya baksana  işler kötü ölüyoruz geberiyoruz diye dediği, Rıfat H’nin: Doğru dediği,

Tape No:4946’da kayıtlı 10.05.2008 tarihinde Saat 18.08’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle;  X ERKEK ŞAHISIN: Ne yapıyoruz ya bu ortalık ne oluyor, ne diyorsunuz ya uyuyor musunuz bir parti kursanıza dediği, Sinan AYGÜN’ün: Valla var zamanı daha parti kapansın bakalım bir Temmuz, Ağustos’u görelim bakalım bir dediği, X ERKEK ŞAHISIN: Öylemi edelim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tabi canım dediği, X ERKEK ŞAHISIN: Ya şimdi biraz acele edin ya, biz arkadaş sizi bekliyoruz ya dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yok parti kurmak kadar kolay bir şey yok Türkiye’de, parti hazır dediği, X ERKEK ŞAHISIN: Valla valla  arkadaş ne diyelim yani biz, dört gözle sizi bekliyoruz biz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bekleyin az kaldı az kaldı az dediği, X ERKEK ŞAHISIN: İnşallah, inşallah inşallah inşallah  hadi başkanım bekliyoruz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Peki  görüşmek üzere sağolun sağolun dediği,

 Tape No:4947’de kayıtlı 13.05.2008 tarihinde Saat 10.06’da Berhan Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; Berhan Ş’nin Daha ne diyeceksin ……(konuşma çakıştı anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Kötü gidiyo abi ya, ben biraz panik olmasın diye söylemedim yani, bundan sonra yabancıya çalışacağız ve Türkiye’nin benzin alacak parası olmayacak biliyor musun dolar bulamayacağız ha dediği, Berhan Ş’ninÇok, çok net bir rakamla… dediği, Sinan AYGÜN’ün: Adam parayı götürüyor dediği, Berhan Ş’ninEvet Refika Hanım’dan rica edeceğim bu son istatistikleri dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evet he, he yeni geldi rakamlar abi dün aldım onları ben dediği, Berhan Ş’ninHe bu ara ben altı yedi tane belki daha fazla kente gideceğim …
:Yani bu 19 Mayıs’ı anlatırken, 19’dan nereye geldiğimizin belgeleridir bunlar ve çok kötü gerçekten dediği, Sinan AYGÜN’ün: Çok kötü gidiyor ya dediği, Berhan Ş’ninBaşkan ne olur, ne yapacaklar bunlar?  ara seçim mi yoksa genel yerel mi? dediği, Sinan AYGÜN’ün: Abi bu parti kapanacak, Tayyip yasaklanacak … :Bunlar seçime gidecekler, yani Tayyip parlamentoya giremez, bildiğim gördüğüm, Ankara’da konuştuğum kadarıyla, mağdurları oynayacak birde bu adam üç dört yıl, … :Dört yıl sonra Cumhurbaşkanlığı seçimi var, bu adam buna hazırlanıyor şimdi Cumhurbaşkanını halk seçecek ya … :Bu dört yıl boyunca gezecek yasaklı. mağdur,  zavallı… birde cemaat, tarikat davası… sonra bunun 110 tane adamı olacak içerde illaki olur 110 milletvekili bunu aday gösterecekler Cumhurbaşkanlığına çıkıp halkın karşısına çıkacak bu proje bu dediği, Berhan Ş’ninProje bu pekala bu ara seçimde de bağımsız milletvekili adayı olmaz mı? dediği, Sinan AYGÜN’ün: Olmaz abi hayır, siyasi yasak abi parlamento siyaset yeri dediği, Berhan Ş’ninHayır yasa şu, Sinan’ cığım yasa şu diyor ki; Siyasi partilere üye denetçi ve yönetici olamaz. Yasa bu isterse bağımsız aday olabilir dediği, Sinan AYGÜN’ün: Abi şimdi o senin söylediğini şeyde söylüyor. Bizim Yargıtay Başsavcısı neydi? dediği, Berhan Ş’ninSabih KANADOĞLU dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sabih KANADOĞLU’ da söylüyor  ama … :Tayyip’in ağzına bal sürmek için söylüyorlar öyle tahmin ediyorum. … 
:Yani ddianameyi okuduk biz, bizim avukatlar da okudu iddianamede hiçbir şey yok ben sana söyleyeyim. Hiç bunlarda savunmada hiçbir şey yok, bomboş bir savunma bomboş bir savunma … :Yani biz yapmadık, etmedik falan filan hepsini kabul ediyor bu adamlar zaten bunu … :Buna cevap vermiş, ilgi gösteriyor efendim o ülkede böyleydi de bu ülkede böyle Allah, Allah… Öbür ülkede ibnelik suç diye burada da suç atıyorum gibi
 … :Savunması bomboş bir savunma, yani bu savunmayı nasıl yaptı kim yaptı dediği, Berhan Ş’ninSavunma gibide savunma gibide değil, savunma gibi değil diyor ki savunma gibi değil diyor ki ben savunma yapmıyorum diyor ya seni ciddiye almıyorum, sen bir şeyler söylemişsin bana onu cevaplıyorum diyor. … :Bak buda yani başka bir mantık içerisinde senin dediğin kapıya çıkıyor ayrıca onu da söyleyeyim dediği,

 Tape No:4948’de kayıtlı 13.05.2008 tarihinde Saat 14.07’de X BAYAN ŞAHIS/Akın İPEK ile yaptığı görüşmede özetle;  X Bayan Şahsın: Başkanım cevapsız çağrınız Akın İPEK dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ver … :Alo dediği, AKIN İPEK’in: Sinan abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Akın’cığım hayırlı olsun dediği, AKIN İPEK’in: Allah razı olsun Sinan abiciğim çok teşekkür ediyorum abi dediği, Sinan AYGÜN’ün:………(anlaşılmıyor) yani doğru haberler değil mi? dediği, AKIN İPEK’in: Abi doğru haberler hayırlı olsun inşallah hepimize, hepimize hayırlı olsun be Sinan abi (iki kelime anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Doğru yalnız bir konuşalım seninle Akın … :Öylemi yarın nerede olacaksın dediği, AKIN İPEK’in: Ama devir  işlemleri var, bu hafta İstanbul’dayım abi bugün geldim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yarın ararım seni bir on – on beş dakika konuşmamız lazım dediği, AKIN İPEK’in: Tamam nasıl  durumlar iyimi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Valla iyi ama millet biraz rahatsız olmuş, acaba ne oldu  ne bitti, ne oluyor ne bitiyor falan filan gibi dediği, AKIN İPEK’in: Ya ne olacak ya  iftihar etsinler memleketin bir evladı (bir kelime anlaşılmıyor)  satın almış daha ne istiyorlar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya işte o kanal… şimdi Flash tv yi alsaydın, tv8, kanal D’yi alsaydın bir şey olmazdı da, o kanalın bir özelliği var biliyorsun o kanal böyle çok hassas bir kanaldı. dediği, AKIN İPEK’in: Ee tamam bende hassas bir insanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: O kanalın kuruluşunda, bak o kanalın kuruluşunda gayri resmi bende vardım. Biz o kanalın hikayesini anlatacağım ben sana nasıl olduğunu bil diye anlatacağım sana o kanalı dediği, AKIN İPEK’in: Tamam, tamam abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yani kimden telefon gelip nasıl kurulduğunu duyunca şaşıracaksın zaten ve o sende kalacak tabi ki.  O kanal çok böyle hassas bir kanaldı nasıl oldu bilmiyorum anlatacağım ben sana bulurum ben seni yarın tamam mı? dediği, AKIN İPEK’in: Tamam Sinan ağabeycim görüşmek üzere abiciğim dediği,

Tape No:4949’da kayıtlı 14.05.2008 tarihinde Saat 09.35’de X BAYAN ŞAHIS/Yavuz DONAT ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHSIN: Sayın AYGÜN saygılar efendim sabah gazetesi müsait iseniz Yavuz D. beyi bağlayacağım. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Canım abim dediği, Yavuz D’ın: Büyük Başkan nasılsın? dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim canım abim sizler nasılsınız dediği, Yavuz D’ın: Nerdesin büyük Başkanım? … : Amcazadeniz  Ankara’yı şereflendirdiler. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Oo bak ya dediği, Yavuz D’ın: Ondan malumatınız olsun dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evelsi gün konuştum geleceğim demişti, yarın damlayayım oraya kenara ağabeycim, dediği, Yavuz D’ın: Şeyle konuştun mu şey ne diyor Kanal Türk’ün sahibi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Konuştum, konuştum dediği, Yavuz D’ın: Ne zaman konuştun dediği, Sinan AYGÜN’ün: Dün konuştum akşamüzeri dediği, Yavuz D’ın: Sen mi aradın dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ee ben aradım, o benim eskiden bir dostluğum vardı. Aile dostluğum vardı. dediği, Yavuz D’ın: Sen ne dedin o ne dedi? Sen dedin ki  ne yaptın dedin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yazmak için mi soruyorsun bana? dediği, Yavuz D’ın: Usulüne göre yazmak için tabi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yazma abi ya dediği, Yavuz D’ın: ben derim ki bu çocuk bu güne kadar çalışmaları sırasında, Sinan AYGÜN’dende moral destek almıştı. Sinan AYGÜN aradı ne yaptın dedi. Oda dediki abi şöyle yaptım dedi. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Abi yanlış olur ya dediği, Yavuz D’ın: Ben onu usulüne uyduracağım ama dediği, Sinan AYGÜN’ün: Abi ya yanlış olur ya dediği, Yavuz D’ın: Ya dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bugün de görüşeceğim kendisiyle şimdi, saat on iki – bir gibi beni bir arada dedi dediği, Yavuz D’ın: Önceki gün telefonla konuştular dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya yazma gözünü seveyim yazma Allah’ını seversen dediği, Yavuz D’ın: O zaman sadece şu kadarını yazayım. Sinan AYGÜN dün İstanbul’da idi, Tuncay ÖZKAN ile de konuştu. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hayır Tuncay ÖZKAN ile de konuşmadım ya dediği, Yavuz D’ın: Bugün konuşacağım dedin ya dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yok Tuncay ÖZKAN ile konuşmayacağım şeyle konuşacağım. dediği, Yavuz D’ın: Akın İPEK dediği, SİNAN AYGÜN
: Akın ile konuşacağım he, he … : He doğrudur tanışmıştım, tanıştırmıştım. Hiç ………(anlaşılmıyor)  şey yapma bir konuşayım da Akın’la yarın daha güzel bilgi veririm. dediği, Yavuz D’ın: Ben haftada bir şeyden bahsetmeden, bugün bile yazdım Sinan AYGÜN’Ü köşemde. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Onu biliyorum da benimle ilgili ne yazarsan iyi yazarsın ondan  şüphem yok … :Sinan AYGÜN’ün: Ama bu konuya girme Yavuz abi ya dediği, Yavuz D’ın: Peki … : Nazım E. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Nazım EKEN’den Altan abi …….(anlaşılmıyor)  Nazım E. yazmada dediği, Yavuz D’ın: Peki… şey ne diyor  Tuncay ne diyor Tuncay dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tuncay’la konuşmadım abi hiç konuşmadım abi, Abi iyi oldu dedi, hayırlı olsun dedim. Kanal sizin kanal oldu dedi ya… bana da hayırlı olsun  sana da hayırlı olsun hepimize dedi dediği, Yavuz D’ın: Akını arayayım mı ben, Akın hayırlı olsun ne yapacaksınız diyeyim dediği,

Tape No:4950’de kayıtlı 15.05.2008 tarihinde Saat 18.42’de Doğan K. ile yaptığı görüşmede özetle; … Sinan AYGÜN’ün: İyiyim Doğan abi sen nasılsın iyi misin? Dediği, DOĞAN K.’ın: Hamdolsun bende iyiyim çok şükür abi ben şimdi öğrendim bizim avukattan Savcılıkta sırada bekliyormuş, sizin bilginiz tamamen yerinde, Başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Önümüzdeki hafta bakacakmış ağabeycim, hakime geri yollayacak ağabeycim, Pardon bir dakika Savcılığa vermişler Savcılık bakmaya başlamış önümüzdeki hafta Savcılık bitiriyormuş abi dediği, DOĞAN K.’ın: Önümüzdeki hafta Savcı bitiriyor Hakime veriyor ondan sonra inşallah bir ay içinde neticeyi alıyormuyuz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bir aya alırız kalmaz bir aya ben takip ettiriyorum abi tamam mı? dediği, DOĞAN K.’ın: Tamam başkan tamam çok sağol,dediği, Sinan AYGÜN’ün: Seçimde ne diyor bir şeyci bir Yargıtay başkanı “ülkede avukat tutmayacaksın Hakim tutacaksın diyor”, Bende Hakim tuttum abi işte dediği, DOĞAN KAYNAK‘ın: Valla bravo bravo Başkanım hakkaten tebrik ettim sizi dediği,

Tape No:4951’de kayıtlı 16.05.2008 tarihinde saat 16.09’da X ERKEK ŞAHIS/Kemal A. ile yaptığı görüşmede özetle;  X Erkek Şahsın: Kemal A. paşamı aktarıyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam dediği, Kemal A’nınAlo dediği, Sinan AYGÜN’ün: Efendim dediği, Kemal A’nındeğerli kardeşim nasılsın dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim canım komutanım sizler nasılsınız iyimisiniz dediği, Kemal A’nınMehmet TATAR beyi tanıyormusun dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tanımazmıyım benim çok iyi dostum olur, çok iyi abim olur  o bir kahramandır. dediği, Kemal A’nınÇok selamı var sana dediği, Sinan AYGÜN’ün: Aleykümselam dediği, Kemal A’nınDiyor ki komutanım diyor aradan on sene geçti diyor, Şırnak nerde bizim Kemal yarbayımız diye inim, inim inliyor diyor dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya öyle doğru … :Sağolsun bak görüyorsun beni herkes seviyor dediği, Kemal A’nınZiyaret edeceğim zaten diyor dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tabi, tabi bekliyorum. Ne zaman derse kapımız açık ona her zaman dediği, Kemal A’nınNe zaman bitiriyorsun bu şeyleri daha var değil mi biraz daha var dediği, Sinan AYGÜN’ün: Var, var daha biraz daha var dediği, Kemal A’nınBekliyoruz yani beklemeye devam ediyoruz yani dediği, Sinan AYGÜN’ün: Aynen beklemeye devam dediği, Kemal A’nın...(anlaşılmıyor) dediği, SİNAN AYGÜN
‘ün: Yani dur bakalım komutanım hayırlısı olacak inşallah dediği, Kemal A’nınonlanda bir uyumsuzluk  olduğu için şimdi onu kullanamıyoruz ya, bu sekiz buçuk ytl’lik, sekiz milyon, sekiz bin beşyüz ytl’lik  bir şey çıkarmışlar onu bir şey yapabilirmiyiz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yani biz almamazlık yapmadık siz ne yazıyorsanız biz onu aldık. dediği, Kemal A’nınİşte o herhalde mevcut televizyonada uyumsuzluk sağlamış dediği, Sinan AYGÜN’ün: O zaman bana bir yazı yazsınlar direk bana yollasınlar bir bakayım komutanım. dediği,

Tape No:4952’de kayıtlı 17.05.2008 tarihinde saat 11.04’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle;   …X ERKEK ŞAHSIN: Vallahi teşekkür ben eğer vaktiniz varsa bi şeyler söylücem size, … :Abi şimdi biz bu Turan ÇÖMEZ hareketiyle ilgili Konya’da ciddi bi yapılanmaya gittik ve çok ciddi bi çalışmayla, … :Yani aşa yukarı şehir merkezinde kilit köşe, … :Bir 300 civarında önemli bir esnaf kitlesini yazdık, … : İlçelere başladım filan. Yani şimdi tabi bir resmi bi şey yok ama ben bir form filan bastırmıştım, … :Onları yaptık ettik şimdi baya da ciddi güzel bi şey oldu, … :Yalnız ben Turan Beyin ekibinde bi takım insanlar var, … :E bunlardan hiç hoşlanmıyorum yani bu adamlar buraya geliyorlar konuşma yapmaya çalışıyorlar politikayı bilmiyorlar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Kim onlar? dediği,   X ERKEK ŞAHSIN: Biri Alaattin PARMAKSIZ paşa … :Tanıyorsunuzdur siz onu dediği,  Sinan AYGÜN’ün: Bilirim dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Biri de Ahmet YAVUZ isminde bir e şey nedir o MİT Müsteşarlığında Daire Başkanıymış eski, … :Şimdi burda biz birkaç kişiyi yazdık sonra çıkardık sildik olmadı. Uygun olmadı yani adam Tapu Müdürüyüm dedi öğrendim ki Tapu da teknisyen, … :Çıkardım Vefa TANIDIĞIN yeğeniyim diyor falan yalan söylüyor, … :Çıkardık şimdi ee tekrar Konya’ya geleceklermiş te işte onlarlan beni görüştürecekler yani bu bizim siyaset anlayışımıza çok uyan şeyler değil abi sen düşünüyomusun bi parti kurmayı? dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şimdi bak dediği,  X ERKEK ŞAHSIN: Hayır ben bu isimleri vermek istemedim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Turan dediği, X ERKEK ŞAHSIN: İstemiyorum onlara dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yok bak şimdi, … :Bu işler Turan çalışıyo Turan’ın çalıştığını biliyorum bana da geliyo gidiyo, … :Öbür taraftan öbürü çalışıyor, Şimdi bunlar bırak insanlar kendini parlatsın Turan’da parlatsın öbürü de parlatsın, … :Onun yanında Ahmet YAVUZ şu anda var ilerde olcak diye bi şey yok bu işlerde, … :Onu Turan’ı bi yanımıza çekeriz öbür taraftan öbürünü çekeriz öbür taraftan öbürünü çekeriz ben şimdi isimlere girmek istemiyorum, … :Ankara’ da herkes çalışıyo herkes bi iş yapıyo bunları sonra bi bayrak altında rahatlıkla toplayabiliriz çünkü bu çalışan adamların tamamı değil Turan ÇÖMEZ şahıs olarak iyi bi isim iyi bi marka, … :Sisteme itiraz etmiş bi adam, Hani orda Turan ÇÖMEZ’ e falan adamı alamayız deriz orda bi istişare heyeti kurarız bunların hepsini bu şekilde yapılcak şeylerdir bunlar anladın mı, … :Çalışmaya devam edin siz boş ver yani isimler kafanı yorma sen dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Hayır buraya müdahale ediyo bu adamlar şimdi buraya müdahale iki o iki üç kişi atmışın onları aldığın zaman diğer ana kilit isimler gidicek bunlar siyasette bilmiyo. Kendi çaplarında kendilerini müfettiş gibi algılıyolar filan. Yani ben size şeyi danışmaya aradım uyarmış olduğunuz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Siyasette var mısın? Siyasette olmak insanın kendi elinde olan bi şey değil, … :O rüzgar seni alıp oraya sürükleyip götürüyo zaten dediği, X ERKEK ŞAHIS: Doğru dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yani ama şunu gözlemliyorum, … :Şimdi bi daki seçim bize ihtiyaç olduğunu hissediyorum, … :Bunu gözlemliye biliyorum bu ihtiyaç vasıl olduğu halde biz zaten varız yani biz bu çıkışı işte geçen seçimlerde Demokrat Parti’de ben niye girdim ve niye yaptım ben projeyi, … :Bu partiyi baraj aşırmak parlamentoya sokmak, bu işi bitirmekti. Ama yola çıktığımız adamlar hain çıktı yola çıktığımız adamlar üçkağıtçı çıktı ve bu iş bu hale fiyasko oldu ve proje çöktü proje çökünce ne olduğunu göndün hep beraber işte adam yüzde kırk yedi ile geri geldi o yüzden bundan bütün siyasiler çok büyük dersler aldılar yani, yani ben diyenler hepsi gitti ve şu anda piyasada siyasetçi kalmadı bak Tansu Ç.’i tekrar diriltmeye çalışıyorlar, … :E olmaz tabi olmıyacağını kendisi de biliyo Tansu olcak olsa zaten çıkardı, … :O yüzden ben burda çalışıyorum ben ne zamandır çalışıyorum ben on yıldır çalışıyorum televizyonlarda çalışıyorum illeri geziyorum çalışıyorum işte bugün Alanya’dan çağırdılar Alanya’ya gidiyorum orda iki tane toplantım konferansım var biz devamlı çalışır haldeyiz ha bi amblem yok amblem kadar Türkiye’de kolay bi şey yoktur dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Yok tabi canım yarın bi tanesini alırsın, … :Abi bi şey söyliyim ben tabanı geziyorum seni müthiş güzel bi ismin var yani diyorum …(anlaşılmıyor) sekiz basacak bi ismin var, … :Ben dün televizyon konuşmasında Ereğli’de televizyon konuşması yaptım iki tane, … :E biz dedim Turan ÇÖMEZ hareketini başlattık, … :Ama dedim yani soruyolar kimler var Sinan Bey var mı şu var mı, … :Valla ben Sinan Bey’le de görüşüyorum sürekli Sinan Bey bana ihtiyaç oyduğu her noktada Ülkemde şey, … :Görevden kaçmam diyor, … :Ha ben bunu bu hareketin içine mi gelir bu hareketten sonra birleşir mi bi yönlendirme yapmak istemiyorum o takdir onundur dedim ama … :Sinan AYGÜN gibi bi isim, bu memlekette kolay bulunur bi isim diğildir Türkiye için bi şanstır, … :Yani bir araya gelirlerse bi araya geldiklerinde de liderlik kararların kendileri verirler bize düşmez o dedik verdiğim ifade bu dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sen bu şekil devam et, bizde çalışıyoruz biz boş durmuyoruz zaten herkes çalışıyo zaten Abdullatif’te çalışıyo zaten yani Abdullatif’in çalışması televizyona çıkıyo çalışıyo illere gidiyo çalışıyo konferanslara gidiyo çalışıyo bu bir siyasi çalışmadır, … :Niye bunları biz yapıyoruz, … :Abi taban çalışması zaten illerde temsilci bulduğumuz anda sen genel başkan olarak veyahut ta Genel Merkez olarak onlar yapıcaklar tabi, … :Yani bi Genel Başkan veya Lider olucak adam parti içinde olcak adam taban çalışması yapması mümkün değil ki yapamaz ki. O aşamada da zaten illerden şöyle bizim avantajımız var. Bütün oda başkanları hepsi haber bekliyor üç yüz atmış dört tane oda başkanı var, … :Yani bunların yüzde yüzüyle bak yüzde doksan dokuzuyla demiyorum irtibat halindeyim, … :Hepsiyle görüşüyorum hepsi geliyo gidiyo burası başkan Ankara’ya işi düşmeyen oda başkanı yok ki Ankara’ya gelen mutlaka bana uğruyo mutlak bana geliyo, … :Yani benim çalışmam devam ediyo sen kafanı yorma dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Ben şunu anladım ben isim tespitine devam ediyorum, … :Bunlara da bu isimleri vermicem bende durucak dediği, Sinan AYGÜN’ün: Versen ne olur ki tek başına Turan ÇÖMEZ bi şey yapabilir mi dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Turan ÇÖMEZ dediği, Sinan AYGÜN’ün: İşte halkın yükselişi partisi gibi neydi o adamın ismi dediği, X ERKEK ŞAHISIN: Hayır bozarlar abi. Yani o isimler hakikaten Konya’yı ayağa kaldıracak dediği, Sinan AYGÜN’ün: O sinerji doğduğu zaman kimse oraya gitmez insanlar güçten yanadır. Şu arda Tayyip’ in yanındaki adamları gördün mü nasıl yığıldılar şimdi çekilmeye başladılar başta medya olmak üzere, … :Sen bu gücü hissettiğin zaman bu insanlar sıraya girerler isim yazmaktan başını alamazsın zaten dediği…
 

Tape No 4953’de kayıtlı 19.05.2008 tarihinde saat 12.19’da ERHAN GÖKSEL ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: Ben seni kaçırmıyorum biliyosun dediği, ERHAN GÖKSEL’in: Bu seferkini kaçırma çünkü bu sefer bugüne kadar yaptığım En olağanüstü program oldu  dediği, Sinan AYGÜN’ün: CD si gelir ama duydum abi, Genelkurmay Başkanına vurmuşun güzelce, vurma onlara ya  dediği, ERHAN GÖKSEL’in: Tek bu değil ki e şeyin nasıl şantaj altında olduğunu YSK’nın, Osman PAKSÜT’ ün neden dinlendiğini, Ve bu son dinlemenin dinlemeyi …(anlaşılmıyor) zam oyunlarını bozdu Fetullahçıların diye, Hanefi’nin niye alındığın, Hanefi’nin …(anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bugün gastelerde benim haberim var gördün mü herkes dinleniyo diye: Bende onu bi arkadan geçim dedim öyle bi şey yaptık  dediği, ERHAN GÖKSEL’in: Tam seni ilgilendirecek şeyler söyledim dediği, Sinan AYGÜN’ün: CD’yi alırım abi senin CD geliyo bana dediği, Ufak bi şey aldım, Ufak bir alet buldum abi CD’ yi takıyosun arabada marabada …(anlaşılmıyor) seyrediyosun abi cep telefonu gibi o yüzden rahatım yani abi, Cd gelir bana abi ya askere çok vurma ya  dediği, ERHAN GÖKSEL’in: Ya ben askeri kurtarmaya çalışıyorum, İlker BAŞBUĞ’u Tasfiye etmeye çalışıyolar ya,Onu önlüyodum önlüyorum farkında değilsin o zaman dediği, Sinan AYGÜN’ün: Peki izliyim ondan sonra görüşürüz görüşelim abi o zaman dediği,

Tape No 4954’de kayıtlı 19.05.2008 tarihinde saat 23.43’de Fatih K. ile yaptığı görüşmede özetle; SİNAN AYGÜN’ ün: Eskiden daha çok arıyodunuz şimdi niye aramıyonuz diyim aman abi şey gelme yukarlar yukarlar çok rahatsız abi bu işten dediği, FATİH KARACA’ nın: Tahmin edebiliyorum, tahmin edebiloyrum dediği,  Sinan AYGÜN’ün: Ben İlker Abimle görüştüm dediği, FATİH K.nın
:He dediği, SİNAN AYGÜN
‘ ün: Çok mutsuz yani abi bu işten dolayı vallahi billahi yani ya bu nasıl olur diyo  şeye de kızıyolar Tuncay’a da kızııyolar. Dedim ki abi adam batıyodu yani batsa ne yapacaktı dediği, FATİH K,’ nın: Yapcak hiç bi şey yok dediği, SİNAN AYGÜN
‘ün: Sen de aramışın Hulki’yle görüşmüşün dimi dediği, FATİH K.’ nın: Hı dün aradım aradım da parasını istiyo …
:Tabi onu konuşucaz eski sahipleriyle dediği, SİNAN AYGÜN’ın
: Hı yani devam etcek mi o abi dediği, FATİH K.’nın
: Yani et dedim ama o bu ara bu kafayla ederse edemez yani Tuncay MOLLAVEİSOĞLU kafasıyla oğlum dedim. Bak Hulki CEVİZOĞLU’ na eski ATV dönemini düşünüyosan …
:Eski reytingci reytinge dikkat eden Hulki olcaksan olur ama böyle parti kimliğiyle ben sana proğram yaptırmam dedim olmaz dedim dediği, Sinan AYGÜN’ün: O da aynısını söyledi bana dedim ki ya araştırmacı gastecisin dosya aç kendine kardeşim Kuran’ın şifrelerini çöz Türkiye’nin enerji politikalarını masaya yatır e eski Enerji Bakanlarını getir yani Türkiye çözüm üretcek eskiden senin yaptığın nasıldı onun gibi bi işler yap dedim yani kamuoyuna ilgisini çekcek işler yap Tuncay şey gibi Tuncay ÖZKAN gibi Tayyip nerdesin diye bunlar yanlış şeyler. Zahit ara Zahit diye bağır dedim. Bunlar yanlış şeyler sen bunları yapmadın da. Dedi ki eskisi gibi olsun demişin sen ama sen doğrusunu söylemişin. Sen zaten yani sen Star’da ne yapıyodun ATV’de ne yapıyodun Kanal 6 da ne yapıyodun Türkiye’nin gündemini şifrelerini çözüyodun kitapları tanıtıyodun ee Türkiye ve dünya ile ilgili olayları çözüyodun daha çok ilgi çekiyodu. Böyle yap bunda ne var dedim o diyo ki yok ya ben nasıl yapıyım e sen yapıyodun şimdi nasıl niye yapmıyosun illa dediği, FATİH K.’nın: Şu şeyi bi de alsında sonra konuşuruz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ha dediği,

Tape No:4955’de kayıtlı 20.05.2008 tarihinde saat 19.20’de ŞÜKRÜ…  ile yaptığı görüşmede özetle; ŞÜKRÜ …nün: Patron ya sana bi şey sorcam e geçen gün baktırıyordun ya Halk Bankasının yönetiminde bi değişiklik oldu mu diye dediği, Sinan AYGÜN’ün: Üç kişi değişmiş ya üç kişi gelmiş. Dediği, ŞÜKRÜ …nün: E kesin mi? Dediği, Sinan AYGÜN’ün: Kesin işte baktık ya abi dediği, ŞÜKRÜ …nün: Peki hayır ben çıktım o zaman peki onları ben öğrenebilir miyim?, dediği, Sinan AYGÜN’ün: Onları sen evrakları nereye koymuştum ben evrakları kaldırın demiştim hepsini diye, Dur bakiyim bugün mü öğrenirsin yarın mı?  Dediği, ŞÜKRÜ …nün E bugün öğrenebilirsem iyi olur görünüyor dediği, Üç kişi hı hem de dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı, hı kızım ee o gün ben size Halk Bankasının evraklarını vermiştim fotokopiler vardı Canan’a kaldırın isticem demiştim. Onlar yanınızda mı hı Şükrücüm dediği, ŞÜKRÜ …nün: Patron bi baktırabilir misin ya  dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam baktırdım odadaymış şu anda benim makamdaymış ama ben dışarıdayım. Dediği, ŞÜKRÜ …nün: Hı, hı tamam e o zaman nasıl yapalım sonra mı bize lazım yada birisi bakıp şey yapamaz mı? Dediği, Sinan AYGÜN’ün: Anlamazlar ki Ticaret Odası kapandı ya bu saatte, Altıda mesai bitti, Bizim sekreterde anlamaz o işlerden, Ona bakan kızlar var anlamazlar. Yarın sabah veririm sana dosyayı ama o kamu şirketi o evrakları, Dışarı çıkmaması lazım, Tabi üç kişi değişmiş… Dediği. 

Tape no:4956’ da kayıtlı 21.05.2008 tarihinde saat 16.40’ da Şükrü K. ile yaptığı görüşmede özetle;  ŞÜKRÜ K.’in: Ya yerinde misin patron dediği, Sinan AYGÜN’ün: İstanbul’a geldim dediği, ŞÜKRÜ K.’in: Hayda ya şu isimleri nasıl alabilirim ya  dediği, Sinan AYGÜN’ün: İsimleri dur bakayım bir, o dosya oradaydı, bir saniye seni Oda’ ya yollayayım ben,Oda’ya gidebilir misin?  Dediği, ŞÜKRÜ K.’in: Ya gidemem, ama bizim Melih falan alıp bana bildirebilir ya dediği, Sinan AYGÜN’ün:  O anlamaz ondan, ondan dediği, ŞÜKRÜ K.’in: Ya olur mu sen söylesen dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şimdi bizim şu Ayşe hanım var ya, Ticaret müdür yardımcısı Ayşe hanım, Ayşe hanıma sen neredesin Şükrü gastedemisin? dediği, ŞÜKRÜ K.’in: Abi şey Erkan M. ile şeye gidiyoruz da, Biyere gidiyoruz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ee ben sana memurumu yollayacaktım pusulalarla beraber sana brife edecekti bunu, dediği, ŞÜKRÜ K.’in: Yok ya şu isim gitmiş bu isimler gelmiş ya bana birtek bu lazım abi Halk bankası, dediği, Sinan AYGÜN’ün: başka telefon ile bir bayana talimat veriyor) Peki kızım Ayşe hanımı yukarı çağır bugün Halk bankasına söz vermiştim ya, dediği, Şükrü K. beyi Hürriyet’ ten görüştür. Ayşe hanıma söyle eski isimler şunlar yeni isimler bunlar şunlar girdi şunlar çıktı Şükrü beye bilgi versin. Şükrü beyinde Ayşe hanıma gazeteci olduğunu söyleme benim bir arkadaşım de tamam mı? Gazeteci olarak söyleme Ayşe hanıma tamam çağır Ayşe hanımı şükrü beyle görüştür İşi bitir sonra bana bilgi ver iş bitti diye sakın şükrü beyi gazeteci olarak söyleme oldu mu? Cepten ara şükrü beyi tamam mı kardeş  dediği, ŞÜKRÜ K.’in: abi çok teşekkürler, dediği,

 Tape no:4957’de kayıtlı 21.05.2008 tarihinde saat 16.52’de Ramazan K. ile yaptığı görüşmede özetle;  RAMAZAN K.’nın: Ee şimdi önce bir görüşmemiz lazım, hatırladıysanız dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ne görüşmesi abi dediği, Ramazan K.’nın: Projelerden tabi kafadan, sizinle görüşeceğiz bir projeler var o senin o televizyonda açıklamaların yok mu? dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ne projesi abi ne açıklaması ya, dediği, Ramazan K.’nın: Bir yan yana geldiğimizde konuşalım sen müsait bir anda şu gün gel de ben orada senin ………(konuşmalar çakıştı anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ee  telefonla konuşalım buyur abi, buyur  dediği, Ramazan K.’nın: Telefonla o kadar detaylı değil, yani gizli olanlar var açık olanlar var dediği, Sinan AYGÜN’ün: Benim gizli bir işim olmaz abi gözünü seveyim benim gizli ne işim olur ya dediği, Ramazan K.’nın: Herkesin bilecekleri ayrı …….(konuşmalar çakıştı yine) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Telefonla konuşamayacak kadar ne gizli işim olabilir ya  dediği, Ramazan K.’nın: hayır geldiğim zaman sevineceksin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya telefonla konuşulmayacak kadar benim gizli bir işim olmaz ağabeycim ya ne gizli işim olabilir dediği, Ramazan K.’nın: Herkesi bilgilendiriyorsun zaten biraz daha açalım o konuştuğumuz. dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam abi yazılı çizili bir şey varsa yolla bakalım dediği, Ramazan K.’nın: Her şey habersiz başlar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yazılı çizili bir şey varsa yolla bakalım dediği, Ramazan K.’nın:  Tabi, tabi belgeli, belgeli, belgeli dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yolla gelsin bakalım abi o zaman, yolla bana gelsin dediği, Ramazan K.’nın: Yan yana randevulu gelelim veya bir arkadaş göndereyim size belgeleri getirsin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Abi yolla Oda’ya yollayın bir arkadaşı getirsin, ben şuanda İstanbul’dayım yarın  Ankara’ya döneceğim  dediği, Ramazan K.’nın: Tamam döndüğünde arkadaşı gönder de ben göndereyim size orada belgeleri size teslim etsin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ağabeycim teslim etsin bizim özel kaleme zarfın içine koysun versin ya dediği, Ramazan K.’nın: Yok birazda hem belge hem bilgi verilecek, bir yanda belge bir yanda bilgi  dediği, Sinan AYGÜN’ün: sen belgeyi yolla anlamazsam tekrar ararım ben seni ağabeycim bu nedir, bu nedir diye o zaman oturur konuşuruz, tamam dediği, Ramazan K.’nın: Yani bir nişan meselesi vardı hatırladın mı? Bak şimdi iyi dinle o zaman hatırlatayım. Nişan meselesi sen çıkıyorsun doğru sensin, konuştuğumuz gibi her şey bitiyor. Herkes biliyor bitiyor yani ülkenin yönetimi konuşularak sen tarafsız olarak yapacaksın dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya bi yolla da bakayım bir abi oldu mu? dediği, Ramazan K.’nın:  Yok, yok hayır söylüyorum yani tarafsız olarak iş adamı olarak biz aradık şeyle ilgili, Türkiye’yle ilgili mimarını, Yani öbür taraflar askeriye, emniyet, adliye tamam. Burada da ticaret olarak tek taraflı ülkenin kalkınması  dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yolla bir bakayım ülke için, ülke için dediği, Ramazan K.’nın:   Tamam, tamam belge yollamıyorum bu konuştuklarımız geçerli dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ülke için ne varsa biz orada varız ağabeycim dediği, Ramazan K.’nın: Tamam başka bir şey değil yani, onunda …….(anlaşılmıyor) ikinci hatayı yapar onun nerde ne hata yaptığını biliyorum. Sadece tezkere olayına gemilerin gelmesi kafi, yani Taliban’lan Barzani’nin kıvırdığı gibi o bildiğin gibi yani gemilerin geçmesi oraya tezkere geçmeden oraya çıkması kafi, daha fazla araştırma yok kapatın gitsin, Vatana ihanet oğlum da olsa acıma yok yani o belge üstüne konuştum yani, Kahpeliği bir yapan bir daha yapar onun ne kahpelikler denediğini biliyorum. Bak ülkenin altı satılmış, üstündeki satılmaz açıklıyorsun. Borçlandırılmayan kimse kalmamış, Parayı öderim dedim bakın, borcu öderim, ama ülkenin inşasına istiklal marşında yazılı olana cennet vatana herkes çalışacak tamam, Yani onlar oraya nasıl getirildiğini ben biliyorum, onlar uzun hikaye ben size orada bir kelimede anlatmıştım, it kağnının gölgesinde yatarmış ben neymişim, Biz sıralama aldığımız ders iyi gidiyoruz, vatanı savunuyoruz gerisi ne olursa olsun dediği,

Tape no:4959’ da kayıtlı 21.05.2008 tarihinde saat 20.34’ de Yılmaz A. ile yaptığı görüşmede özetle;  Yılmaz A’nın Sayın başkanım nasılsın Yılmaz A. eski içişleri özel kalem dediği, Sinan AYGÜN’ün: Kim efendim dediği, Yılmaz A’nınYılmaz A. eski içişleri özel kalem müdürü … 
: Valla iyiyiz abi sizlerden şey bekliyoruz abi ya (anlaşılmıyor… ülkenin durumunu görüyon işte ya sen bağırıp çığırıyodun… 
: Şey yapayım dedin oda olmadı biliyosun temmuzda… : Yani bişeyler olması lazım bide gecikiliyo biliyosun işte (anlaşılmıyor) adam meydanda gezerken biliyosunuz sizde son anda geldiniz yani bişeyler olsun diye uğraştınız ve adam meydanda gezerken (anlaşılmıyor) Olmadı biliyosun dediği, Sinan AYGÜN’ün: Maalesef dediği, Yılmaz A’nın: Şimdi aynı noktaya gelmesin abi ya dediği, Sinan AYGÜN’ün
: Gelmesin abi gelmesin dediği, Yılmaz A’nınŞimdi adam seçime gidicem diyo seçilemiycem diyo bilmem ne diyo… : Hükümet, ee kapanma davası var bizimkiler daha kurduk mu kuracaz mı kurduk mu kuracaz mı nası kurulacak dediği, Sinan AYGÜN’ün: Kurulur abi sen merak etme her şey yoluna girer abi dediği, Yılmaz A’nınGözünü seviyim sen bu işin içine biraz gir valla… 
: Bu çok önemli bi cümleydi yani gelsin kim biliyosa otursun dediği, Sinan AYGÜN’ün
: Doğru söylüyosun dediği, Yılmaz A’nınAma bu iş olsun dedin dediği, Sinan AYGÜN’ün: İnşallah abi az kaldı abi dediği,

Tape no:4961’de kayıtlı 21.05.2008 tarihinde saat 06.35’de Şükrü…  ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün: Kan ağlıyo esnaf sürüm sürüm sürünüyor gazteciler tenis oynuyo vaay be Türkiye ye bak be dediği, ŞÜKRÜ...’nün: Bu esnaf sürünmüyo AKPye oy vermedi mi bu esnaf dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şu anda boğazdayım boğaz köprüsünün karşısındayım önümde de karides yiyom şerefsizim ona yanıyom dediği, ŞÜKRÜ...’nün: Oh oh ne güzel dediği, Sinan AYGÜN’ün: Esnafın durumunu görüyosun değil mi … : Malzeme geldi mi tamam mı dediği, ŞÜKRÜ ...nün: Hı yok ama şey tutmuyo dediği, Sinan AYGÜN’ün
: Ney tutmuyo ya dediği, ŞÜKRÜ ...nün: Yani şimdi adam 11inci ayda istifa etmiş bir kişi istifa etmiş, eee üye sayısı yediden dokuza çıkarılmış üç kişi yeniden atanmış, Bir istifa iki yeni üye, Halbuki bizdeki bilgi hani ee işte bu kredi nedeniyle iki kişi istifa etti, Yerine atama yapıldı biçimindeydi, E o zaman tutmuyo, Ama acaba vakıflar bankasında var mı durum bide ona bakmak lazım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bakarız ya ona da bakarız abi  dediği, 

Tape no:4962’de kayıtlı 22.05.2008 tarihinde saat 16.49’da Veli S./Sedat T. ile yaptığı görüşmede özetle; VELİ S.’ın: Sedat T. hoca yanımda Gazi Üniversitesi Tıp Fakültesinden Göğüs Cerrahisi. Bizim yakın dostumuz. Bizim bilim kurulu üyemiz Gazi Üniversitesi rektör adayı efendime söyliyim eee bi cenazede beraber olmuşsunuz ııı dediği, Sinan AYGÜN’ün: Heh bildim abi dediği, VELİ S.’ın: Mevcut rektörle ilgili bişeyler söylemişsin, Sedat hocaya sahip çıkalım Sinanım veriyorum saygı suncak dediği, SEDAT T.’ın
: Sayın başkanım saygılar sunuyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hatırladım hocam eee Kocatepenin cami avlusunda konuşmuştuk sizinle dediği, SEDAT T.’ın: Ben sizin o ee dosyayı ortaya çıkarmanızı bekliyorum, Bahsettiğiniz çok uygun olur diye düşünüyorum bide eee bize değil ülkeye büyük hizmet olcak efendim yani,Ha bize engel değil o kişi ama onu duyurursanız çok memnun dediği, Sinan AYGÜN’ün: Başkasına üfleyim o zaman ben dediği, SEDAT T.’ın: Peki çok çok memnun oluruz efendim,Hatta hatta o dosyanın bir dekan değişikliğine sebep olduğunu duydum ama detaylarını bilemiyorum. Tıp fakültesi dekanı Sedef TUNAOĞLU’nun görevden ayrılmasının sebebi olduğunu ifade ediyorlar üniversite içinde, Ama detayları hakkında bilgim yok siz biliyorsunuz, dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam peki abi ben mesajı aldım dediği,

Tape no:4963’de kayıtlı 26.05.2008 tarihinde saat 22.33’de Metin Ö. ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün: Nasıldı bugün cumhurbaşkanlığındaki toplantı sizde çıktınız niye çıktınız dediği, METİN Ö.’ın: Eeeee biz aslında çıktık ama sonradan bekledik ara şeyi, Ya konuşmalardan çok sıkıldık dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yav adam öldürdü ya ben uyudum ya, Hele o Aydın mıdır nedir o manyak o herif yaa ne ruh hastasıymış yaaa dediği, METİN Ö.’ın: Eeee ama şey eee Yargıtay başkanı şeyle her şeyi söylemiş yani işte götürdü eeee Avrupa Birliğine şeyaptılar, dediği, Sinan AYGÜN’ün: Görüştün mü Yargıtay başkanıyla, Yargıtay başkanıyla görüşme yaptı değil mi dediği, METİN Ö.’ın: Tabi tabi görüştü beş buçukta bizden sonra onunla görüştü, Eee oda şey söyledi seçilen Danıştay başkanıyla görüşücem dedi, Ondan sonra eee Yargıtay başkanı şey demiş yani konuşun başbakanla ortamı bu kadar germesin hoş olmıycak demiş, Yani adam açık açık söylemiş, Hoş olmıycak demiş oda eeee heralde yarın olmaz ama Perşembe günleri bunların olağan görüşmesi varya, Orda büyük bi ihtimalle ee konuşurlar başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Valla kötüye gidiyo işlerde kötüye gidiyo ekonomide kötüye gidiyo patlıyan patlıyana dediği,

Tape no:4964’de kayıtlı 26.05.2008 tarihinde saat 23.35’de Mustafa K. ile yaptığı görüşmede özetle;  MUSTAFA K.’ın: Ticari hayatın şeyi yok tadı yok dediği, SİNAN AYGÜN
‘ün: Ne yapcaz hı? dediği, MUSTAFA K.’ın
 :Ne yapacağız şeylere söyleyeceksin Yargıtay Başkanına ziyarete gideceksin yarın dediği, Sinan AYGÜN’ün: Gideyim dediği, MUSTAFA K.’ın: Aklınızı başınıza toplayın sesinizi kesin yoksa hepimiz ayvayı yedik diyceksin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Onu öyle konuşmak için gideceğim yani bakın bunlardan sonra ortam gerildi bu ihale sizin üstünüze kalacak geçen sefer Cumhurbaşkanı size kaldığı gibi dediği, MUSTAFA K.’ın: Aynen dediği, Sinan AYGÜN’ün: Halk bunu anlamaz dediği, MUSTAFA K.’ın
 :Aynen dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bundan dolayı oldu esnaf yürüyüşe çıkarsa önce sizin buraya gelip bağırır derim ben size söyleyim diycem onu söylemeyi düşünüyorum dediği, MUSTAFA K.’ın: (İki kelime anlaşılmıyor) bu sefer direk direk adres onların kapısın önü dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya dediği, MUSTAFA K.’ın: Böyle rezillik olur mu ya üç tane adamı bir araya getiripte çalıştırmamış adam çıkıyo ortaya lan bu neler neler çektik biz ya tam şöyle iki yakamız bir araya gelecek diyoruz ulan bir yerden bişey patlatıyorlar bu kadar rezillik olmaz ya dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şeyden bişey var mı Edirne tarafında dediği, MUSTAFA K.’ın: O şeyi vermiş iddianameyi vermiş yarın bir gün dava açılacak dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hayret bişey ya dediği, MUSTAFA K.’ın: Yani şey iş yapıyo işte ya devletimiz iş yapıyo ya dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya çok moralim bozuk ya vallahi çok moralim bozuk ya biz bunların hiçbirini hak etmiyoruz ya … 
:Çayın üstüne adamlar ee şey koymuşlar iskele gibi yapmış onun üstüne yemekler yedik yukardan şelaleler akıyo altımızdan su akıyo … :Ya dedik ki ulan şu ülkenin güzelliğine bir bak ya (bir kelime anlaşılmıyor) tam ortasındasın … :Valla tam böyle yarın ortasındasın vadi mi yar mı denir o tepelerden su akıyo yüzümüze sular geliyor ortaya söyledik bir kavurma … :Ulan dedim şu şu ülkenin güzelliğine bak ya buz gibi biraz indik aşağıya böyle 10 km Alanya’ya aha orasıda yanıyo kardeşim şuna bak ya yok dünyada böyle bir yer yok abi ya …
:Ne pis bu değil mi dediği, MUSTAFA K.’ın: Valla tek şey bu yani şeyin laiklik maiklik cart curt hepsi hikaye abi iktidar iktidar savaşı devam ediyo olan halka oluyo dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ve bu halkta kuzu kuzu her zaman arayış içersinde bak bi son elli yıldır bi ona gidiyo bi buna gidiyo bi ona gidiyo bu buna gidiyo tekrar öbürüne geri geliyo (iki kelime anlaşılmıyor) sekiz sefer gittim yedi sefer geldim diyor dönüyorlar bir BAYKAL’a önce BAHÇELİ’yi sildiler şimdi BAHÇELİ’yi tekrar geri getirdiler arıyor ECEVİT’i bir zaman götürüyorlardı tekrar ECEVİT’i getirdiler yani bir böyle şey var ya bulamıyo insanlar ya her gelende birbirinden kötü oluyo abi ya dediği, MUSTAFA K.’ın: Son son 15-20 gündür şu oyuna mı geldi tezgaha mı düştü yoksa bilerek mi oldu bilmeyerek mi oldu bilmem Yargı adam akıllı son 15-20 gündür ciddi manada yıprandı dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hükümette yıprandı zaten yasama diye bişey yok dediği, MUSTAFA K.’ın: Tabi dediği, Sinan AYGÜN’ün: E bütün erkler gidiyor ne olacak dediği, MUSTAFA K.’ın: E tabi işte  Sinan AYGÜN’ün: Bunlar Cumhuriyetin dinamikleri abi dediği, MUSTAFA K.’ın: Evet yani sebep olanlar çıksın hep beraber hesap versinler biri bişey diyo öbürü cevap veriyo şeymi lan burası dağ başımı burası dediği, Sinan AYGÜN’ün: Finansbank çöktü her şeyi darmadağın etti hepsini Finansbank yaptı dediği, MUSTAFA K. :Allah Allah …:Hisarcıkoğlu’ndan uyarı diyo gerginlik ekonomiyi olumsuz etti açıklama mı yaptı bu dediği, Sinan AYGÜN’ün :Kim dediği, MUSTAFA K.’ın: Rıfat dediği,Sinan AYGÜN’ün: Ha dün yaptı dediği, MUSTAFA K.’ın: Gerginlik ekonomiyi olumsuz etkiledi doğru söylüyo dediği, 

  Tape no:4965’de kayıtlı 29.05.2008 tarihinde saat 16.44’de Ahmet K. ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün: Ben Yargıtay başkanıyla görüşmem lazım (bir kelime anlaşılmıyor) bir saattir onla görüşüyorum dediği, AHMET K.’ın: Helal olsun sana dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şimdi havaalanına çıktım yola televizyona İstanbul’a gidiyorum dediği, AHMET K.’ın: Helal olsun babacığım, Bak tekrar ediyorum yaşam durdu bizim işimiz bitti konuştuğumuz şekilde, Yaşam 5 trilyonda alsa ben ondan 1 lira istemem takdiri ona kalmış ben evraklarını aynen verecem, Benim başka o evraklarla buna yardımım dokunabilirse,Yine diyorum ne varsa alsın sanki ben haciz koymuş gibi olayım ki,Ne alırsam ben buna vereceğim,Benim ona güvenim tam yani hiç şey değil,Ama diyorum ki evraklarıda boşa şey yapmasın hiç yoktan bir yerlere haciz konacaksa,Bak yanımda tamam işte onu onu diyorum kardeşim işte sen dediği, Sinan AYGÜN’ün: Abi ona ona ona karar versin o dediği, AHMET K.’ın: Ha ona bi karar versin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Uygulayalım abi tamam mı dediği,

Tape no:4966’da kayıtlı 05.06.2008 tarihinde saat 11.33’de KORKMAZ ile yaptığı görüşmede özetle;  KORKMAZ’ın: Alo başkanım Korkmaz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ne haber Korkmaz’cığım nasılsın dediği, KORKMAZ’ın: Valla iyiyim başkanım ne olur bugün ne çıkar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bi saniye bekle (anlaşılmıyor) ben dönüyorum sana ay kapatma dediği, KORKMAZ
‘ın: Tamam dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yani bu Anayasa mahkemesinden çıkacak şudur ben gerçi yoldayım (üç kelime anlaşılmıyor) ee türban kararını yasaklayacak yine çünkü  Avrupa İnsan Haklara Mahkemesi’de bununla ilgili bir karar alelacele çıkardı dediği, KORKMAZ’ın: Doğru dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ee onu uyacaklar zaten Avrupa bunu bilerek yaptı zaten yani ee tam iki gün kala bunu patlatması bizim görüşümüz bu sizde bunu bağlı kalın dedi bütün mesaj bu dediği, KORKMAZ’ın
: Evet patron bizim bi Amerikalı yabancı bir grup Ankara’da otel arıyorlar hazır otel satılık dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hemen var hazır bir tane elimizde dediği, KORKMAZ’ın : Yüz milyon euro’da nakit ellerinde para var dediği, SİNAN AYGÜN ‘ün: Var bu otel Ramazan otel var (bir kelime anlaşılmıyor) caddesinde dediği, KORKMAZ’ın: Ne kadara biter tahminen dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yani 12-13 trilyon civarında diyorlardı 80 odalı 90 odalı bir yer dediği, KORKMAZ’ın: O zaman abi sen bi görüşürsen adamlarla bi arada senin orada toplanabiliriz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Adamlarla görüşmeme gerek yok yetki bende görüşürüm adamlarla dediği, KORKMAZ’ın: Tamam sen bi rakam söyle ben adamlarla seni hemen oturtturayım abi dediği,

 Tape no:4968’ de kayıtlı 05.06.2008 tarihinde saat 18.25’de Kenan A. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün: Valla ortalık karıştı gördüğün gibi işte dediği, KENAN A.’nun: Evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: (Bir kelime anlaşılmıyor) türbanı da iptal ettiler artık partiyi de kapatırlar bundan sonra dediği, KENAN AKSU’nun: Yok kapatıyorlar öyle söylüyorlar evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya dediği, KENAN A.’nun: Geçen Abdülkadir abi de gelmişti onla da şey yaptım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı dediği, KENAN A.’nun: Kapatıyorlar ee yine bir bence şey var aa başkanım bunlar hep gündemi ekonomi çok kötüdür ya (iki kelime anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tabi canım ekonomiye kimsenin mimsenin baktığı yok abi mahvolduk devamlı tutuşup gidiyoruz bakalım abi ne olacaksa dediği, KENAN A.’nun: Valla başkanım burada çok kötü ya …
:Yani ee 50 milyon 100 milyon 1 milyar ee 1000 YTL şeyin olursa Vergi Dairesi sana tebligat göndermeden hemen blokeyi koyuyo böyle eşkiyalık görülmemiş ya …
:Ne yapacağız peki yani ben (bir-iki kelime anlaşılmıyor)’la toplantı yaptım burada karar aldık maalesef onlarda iktidara geçen dönem hepsi Akp’den aday oldular dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evet dediği, KENAN A.’nun: Gidip onlara kötü olmamak için ee şeylerini yerine getirmiyorlar yani aldığımız kararı yerine getirmiyorlar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Az kaldı az. Gidiyorlar bakalım ne olacak bundan sonra görücez dediği, KENAN A.’nun: Ya bizde (bir kelime anlaşılmıyor) ne yapacaz yani dediği, Sinan AYGÜN’ün: Görücez dediği,

 Tape no:4969’ da kayıtlı 07.06.2008 tarihinde saat 16.12’de Talat A. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün: Talat’cığım merhaba dediği, Talat A’nın: Merhaba başkanım nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim Talat’cığım sen nasılsın dediği, Sinan AYGÜN’ün: Millet batan batana giden gidene onların derdi ile uğraşıyom işte gidiyo bakalım Talat’cığım sen nasılsın iyi misin  dediği, Talat A’nın: İyiyim teşekkür ederim sanki burada ilginç bir şey var gibi şimdi bu halen Akp ee kapatılmayacağından emin ee bu bunu tabi çok fazla hissettirmemeye çalışıyorlar ama şimdi bu türban kararı ee verildikten sonra Akp kapatılmasın kararı toplumda büyük sanki yankı yapmayacak hani bir kesimin gazı alınıyo daha sonra da bir karar veriliyo sanki böyle bir süreç gelişebilir diye düşünüyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yok mümkün değil dediği, Talat A’nın: Öyle mi hıı dediği, SİNAN AYGÜN
:Mümkün değil dediği, Talat A’nın: Anladım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yani sistem bunları atıyo artık sapla kusmaya başladı …  :Sistem de kendini korumaya çalışıyo dediği, Talat A’nın: Doğru dediği, Sinan AYGÜN’ün: O yüzden öncü bir depremdi bu arkadan büyük bir deprem geliyo dediği,

         Tape no:4970’ de kayıtlı 07.06.2008 tarihinde saat 19.40’da Nihat G. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  NİHAT G.’in: Ee şey ee Sinan abi bu çok önemli bişey bunda diretelim bunu bastıralım bizim amblemimiz diye koyalım yani dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şimdi bunla ilgili ben çalışma başlattım ama sırf bu değil bunun yanında 30 (bir kelime anlaşılmıyor) bunu da koydum yıldızsız hilal koydum ortası yıldız yok ortasında milletin sesi kesilsin diye yani bu islama dediği,

         Tape no:4971’ de kayıtlı 08.06.2008 tarihinde saat 13.55’de Erhan GÖKSEL isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün: İyi hadi bakalım ne konumuz ne dediği, ERHAN GÖKSEL’in: Sağolun sağolun darmadağın ya duman edecem ortalığı özel olarak hazırladım hatta yay yay yani herkes izlemesini dediği, Sinan AYGÜN’ün: (Anlaşılmıyor) dediği, ERHAN GÖKSEL’in: Çok özel şeyler söyleyecem dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ordan söylediler bana bende bir arayım dedim (iki kelime anlaşılmıyor) dediği, ERHAN GÖKSEL’in: Çok iyi ettim telefonda konuşamıyorum ama ortalığı allak pullak edecem ee etrafa duyurursan iyi olur dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hemen duyuruyorum dediği, ERHAN GÖKSEL’in: Önemli kişilere dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam abi dediği,

Tape no:4972’ de kayıtlı 08.06.2008 tarihinde saat 22.52’de Nihat G. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  Sinan AYGÜN’ün: Nihat abi ben Sinan AYGÜN nasılsın dediği, NİHAT G.’in: Sinan ne haber dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim abi dediği, NİHAT GENÇ’in: Vay Sinan abim tövbe estağfurullah ben bizim Sinan sandım baba sen nasılsın dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim şeyi seyrettin mi abi sen Erhan GÖKSELi seyrediyor musun? … : Ya adam çok kötü yani senin çok daha başka versiyonun şeklinde vuruyor Zahit AKMAN’a geçiriyor. İzle onu abi izlemende fayda var fayda var dediği, NİHAT G.’in: Zahiti izledim ben buna laf attı Zahit doğru ama dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bu da şimdi ona cevap veriyor imkânın varsa izle abi onu haber veriyim dedim abi dediği,

Tape no:4973’ de kayıtlı 09.06.2008 tarihinde saat 00.45’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHIS’ın: Yalan söylemiş demek ki ATV yi kabul etmemiş te bunları kabul etmiş hay aklına sıçayım diyecem bu dediği,Sinan AYGÜN’ün: Ağabeycim ben akınla konuştum bu projeyi akınla beraber götürmüşler bu proje iki aylık bir projeymiş ağabeycim bunu Hulki CEVİZOĞLU’nda test ettim daha sonra Fatih K.’yı oraya geçeceği iki ay önce belliymiş biz o yemekte yerken iş bitmiş çoktan dediği,

                  Tape no:4974’ de kayıtlı 10.06.2008 tarihinde saat 18.21’de FERHAT A. ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: Valla muhabbet dost eş dost muhabbeti Kayseri tabiri var ya “Adanalı muhabbeti” işte esnafın halini sordular nasıldır ne değildir. Dün bizim Starda bi haberimiz vardı onu izlemiş. Borçlar yedi kart arttı ya siz nasıl verdiniz şaşırtma mı verdiniz nasıl verdiniz ondan sonra onu anlattım. Yani biz borçluyuz faizler mahv oldu Faizle çalışıyoruz hep beraber çok dikkatini çekmiş bütün millet borç içinde dedim abi. Yani faizler şuanda on sekizlerle yirmilerle borçlandı millet kriz ortamında bunlar seksenlere doksanlara yüzlere çıkarsa göçeriz hepimiz batarız onu dinledi. Ortalık gergin o gerdi bu gerdi türban gerdi şey ediyor yani MHP’ye biraz kızıyor anladığım kadarıyla dediği, FERHAT A.’nın: Ne diyor MHP için dediği, Sinan AYGÜN’ün: Attı kucağımıza topu diyor o da topu tutmak zorunda kaldı diyor. Bunlar için haber yapma ha dediği, FERHAT A.’nın: Yok not alıyorum kendim için dinliyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam kendin için dinle. Topu attı kucağımıza tutmak sorunda kaldık diyor. Ondan sonra da böyle oldu diyor şeyi söyledim ya bak dedim millet şey yapıyor şimdi rektörler ataması var. Rektör seçimi var Haziranda Temmuzda millet diyor ki işte düşük olanı da alacaklar öyle şey olur mu dedi ya. Önüme gelirse kim yüksek alırsa ona veririm dedi ya. hiç gözünün yaşına bakmam kimin hakkıysa ona veririm. Demokrasiye inanan insanlarız dedi. Düşük olana vermiyecem diye bi şey yok dedi onu söyledi o kadar dediği, FERHAT A.’nın: Bu erken seçim falan İsmail’den bahsetti mi yani dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yo hiç bahsetmedi yo dediği, FERHAT A.’nın: Anayasa mahkemesinin kararına ne diyor dediği, SİNANAYGÜN’ün: Yani bunları yazmayacaksan söylüyorum dediği, FERHAT A.’nın: Yazmaya cam başkanım olur mu öyle şey dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yani kapanırsa o çok kötü olur diyor çok kötü olur diyor kapanırsa kötü bir bunalım diyor dediği, FERHAT A.’nın: Ne çıkar diyor dediği, Sinan AYGÜN’ün: Çok kötü bunalım diyor yani faizler artar ülkemiz kaosa girer diyor. Yani bu sefer bankalara gittiler diyor bu seferde sizler gidersiniz diyor ben size söyleyeyim biliyorum diyor. Yani adam rahatsız gidişten yani bu parti kapanırsa her şey değişir diyor dediği, FERHAT A.’nın: Kendisiyle ilgili siyasi yasaklar falan dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yo hiç yo şey söylemedi dediği, FERHAT A.’nın: Sizden bi şey sordu mu askeri nabız falan mı sordu dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bu kadar yeter tamam mı? dediği,

              Tape no:4975’ de kayıtlı 10.06.2008 tarihinde saat 18.26’da Tamer Y. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; TAMER Y.’ın: Sağol Sinan sen gazete portta yazıyon dimi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ara sıra yazıyorum dediği, TAMER Y.’ın: Ya şeyi sorcam Abdullah ÖCALAN hakkında kitap yazabilir misin? dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ha ne yazabilirim dediği, TAMER Y.’ın: Biliyosun o Kürt değil yani benim araştırmalarım var. Dükkana falan filan gelir giderdi Abidin Paşada otururken…(anlaşılmadı) ilkokulu mezunu Kürt değil yani kelime olarak ta kesinlikle tek kelime Kürtçe bilmez, Ha bizim orda şayaklardan abdest alıp bizim köyün camisinde namaz kılardı on dört on beş yaşındaydı gençti o zamanlar. Apocular derdik daha ufacıktı. Şimdi bu Emin ÇÖLAŞAN yazdı ya Yalçın hakkında, şey hakkında Emin ÇÖLAŞAN’da Gazete Portta yazıyor herhalde değil mi? dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı, hı, hı dediği, TAMER Y.’ın: Yani sende onun hakkında dedim bi ya geçen bi tartışma oldu birine söyledim kendi kendime şöyle ballandıra, ballandıra doğru olan bi haber doğru olan şeylerden iki satır yaz kitap olur bana göre dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya tutmuyor onun kitapları onun hakkında yazılan kitaplar satmıyor Şemdin SAKIK yazdı bi kaç sefer Şemdin SAKIK’A ben yardımcı oldum yazması için ama tutmadı dediği, TAMER Y.’ın: ama yani karşı kişiden sen Sinan AYGÜN olarak kendin yazarsın dediği, Sinan AYGÜN’ün: Bi düşüneyim onu ben bi tamam mı bi düşüneyim dediği, TAMER YENİAY’ın: Ben seni Melih GÖKÇEğin şeyine yazdırmıştım ismini... (anlaşılmadı) yani dediği,

Tape no:4977’ de kayıtlı 10.06.2008 tarihinde saat 19.34’de SALİH isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; SALİH’in: Cumhurbaşkanlığı’nda ne yaptın diyorum Cumhurbaşkanlığı’nda dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya işte ee ekonomiyi sordu dediği, SALİH’in: Hıı dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ondan sonra bu Anayasa mahkemesini sordu dediği, SALİH’in: Allah Allah dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ona biraz müdahil olun dedi yani çok büyük kaos olur dedi kapanırsa dedi benim ona söyleyeceğim bişey vardı onu söyledim rektörlerle ilgili dediği, SALİH’in: Tamam Sinan AYGÜN’ün: Muhabbet iyiydi bir saat on dakika falan oturduk. Ondan sonra beraber çıktık dediği,

Tape no:4978’ de kayıtlı 10.06.2008 tarihinde saat 22.06’da ZİYA isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; ZİYA’nın: Sayın Gül’le ne yaptın dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyi ya abi şey diyo adam ZİYA’nın: Hayırdır dediği, Sinan AYGÜN’ün: Çok rahatsız benim Yargıtay başkanı ile konuştuğumu duymuş ona nerden gittiyse o (bir kelime anlaşılmıyor) dediği, ZİYA’nın
: Ya bunu herkes biliyo bu normal dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ee ya bizim cenah(/Cerrah)’tan gitti Rıfat’tan mı gitti bilmiyorum. ki nerden gitti hem bi teşekkür edeyim dedi. Onun için dedi çok iyi konuşmuşun dedi. Yok abi yargı parti kapanırsa çok büyük bir kaos çıkacak diyor. Yani bundan en fazla siz etkileneceksiniz haberiniz olsun diyor şu anda diyor bıçak sırtında gidiyo … :Yani sizin konuşmamanız konuşmamanız bile bizim için bir avantaj yani kapansın dememiz bile avantaj ama bize yetmiyo. Biraz kulis yapın adama şimdi dedim adam haklı yani hadi kapandı hadi (bir kelime anlaşılmıyor) kim olacak ne olacak faizler yükselmeye başladı … :Çalışın diyo yani büyük sıkıntı yaşar işte PKK ile mücadeleye girdik diyor ee Genel Kurmayla ilişkilerimizi düzelttik diyor. Dedim ki siz yine çok iyi gidiyorsunuz ülkenin başı cumhurbaşkanısınız sizde umut veriyorsunuz sağolun bizim ilk konuştuğumuz proje işte demiştik ki milletin sırtına uçakla (bir kelime anlaşılmıyor) milleti iş adamlarını falan diye … :Arkası yok yani işte gidipte bir politika belirleyip Anayasa Mahkemesi konuşmak lazım aslında yani siz burayı patlatırsanız ekonomide patlayacak ekonomide patlayacak patlayınca da altında siz sizde duracaksınız bizde kalacağız gibi … :Bunu nasıl söyleriz. İşte bunu benim burda iki tane tanıdığım var o dokuz kişinin içinde görüştüğüm. Gidip onlara bunu nasıl anlatırız Yargıtay’a gittik anlattık. Onlara da onu anlatabilirsek mesele yok anladın mı … ?:İşte ona çalışacağız aslında Perşembe Cuma randevu isteyelim şeylerden o abilerden dokuz kişilik isimden gidiyim anlatayım abi bu iş patlar ama karar sizin durum bu bunları konuştuk. dediği,

                Tape no:4979’ da kayıtlı 11.06.2008 tarihinde saat 12.02’de FAZIL D. ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHIS’ın: Başkanım Fazıl DUYGUN Baran dergisi son nokta dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ver, efendim dediği, FAZIL D’un: Ha Sinan bey dediği, Sinan AYGÜN’ün: Buyursunlar efendim dediği, FAZIL D’ün: Sayın başkan nasılsınız iyi günler dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağol sizler nasılsınız buyursunlar dediği, FAZIL DUYGUN’un: Bizde iyiyiz Allah’a şükür ee şimdi Sinan bey ben Baran dergisi haber müdürü Fazıl DUYGUN dediği, Sinan AYGÜN’ün: Biliyorum dediği, FAZIL D.’un: Arkadaşlarımız size daha önce röportaj için yazılı sorular göndermişler galiba dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı hı dediği, FAZIL D.’un: E ben ee dolaşıyordum dünde Anıl hocamla beraberdim ee şu an Bodrum’dayım Cem beyle beraberim Türkiye İşçi Hareketin başkanı dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya benim vaktim olmadığı için zaten soruları istedim kaseti okudum dediği, FAZIL D.’un: Pardon sesinizi alamıyorum biraz yükseltebilir misiniz dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ben bana sorular geldi kasete okudum soruları ben cevapladım yolladım. dediği, FAZIL D.’un: Ha vakitle mi bak soru cevapları yazdınız mı dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yazdım yolladım hepsini dediği,

               Tape no:4980’ de kayıtlı 11.06.2008 tarihinde saat 13.40’da Nuh Mete Y. ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: Efendim dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın: Nuh Mete Y. başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ver, alo dediği, NUH METE Y.’in: Başkanım nasılsınız rahatsız ettim dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyiyim sayın savcım emret canım savcım dediği, NUH METE Y.’in: Estağfurullah. Şimdi hani bir tarihte açılışa gitmiş açmıştınız ya siz kebap dükkanını … :Şeyde Balgat’ta şöylebi hacı.  Şeyi Nefise K.’ı falan getirdi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Kimi getirdi dediği, NUH METE Y.’in: Manken Nefise Nefise K.’ı falan getirdi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Evet evet doğru hatırlıyorum orayı dediği, NUH METE Y.’in: Şimdi o bi de çay yolunda açıyo dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam dediği, NUH METE Y.’in: Açılışa gidebilir miyiz gider miyiz dediği, Sinan AYGÜN’ün: O zaman 13- 13:30 açılış de saat 13:15 – 13:30 açılış de. ee Nuh Mete Y. abimden bilgisini al adresini al program var oraya gidelim orda da bir açılışa gidelim. Nuh abi ben on üç otuz gibi falan gelirim sizi arayacaklar adresi alırlar ordan da bi açılışa geçerim abi oldu mu abi dediği, NUH METE Y.’in: Tamam oldu teşekkür ediyorum dediği,

Tape no:4981’ de kayıtlı 11.06.2008 tarihinde saat 19.46’da Can A. ile yaptığı görüşmede özetle; CAN A.’nın: Ya iyi işte bakıyoruz ne olacak memleketin hali dediği, Sinan AYGÜN’ün: Gidecek bunlar ya dediği, CAN A.’nın: O o kesinde sonrasını diyorum (gülüyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ne olacağı var mı dediği, CAN A.’nın: (İki kelime anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Mehter Marşı ile geldi İzmir Marşı ile gidiyorlar abiciğim dediği, CAN A.’nın: Öyle gidecekler dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya gidecekler abi ben yarın bakcam arayacam tamam mı seni geliş durumuma göre dediği ,

              Tape no:4982’ de kayıtlı 13.06.2008 tarihinde saat 20.22’de Emin Tümer Ç. ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: İyi Allah listenin başına otur gerisine karışma abi dediği, E.Tümer Ç’nin: E oturacağım dediği, Sinan AYGÜN’ün
: Bak yani şunu söylüyorum Cumhurbaşkanının önüne birinci liste senin gitsin gerisine karışma dediği, E.Tümer Ç’nin:: Ama bi dakka seçimde bir’e otururum YÖK ne olacak dediği, Sinan AYGÜN’ün: Onu bilmem Cumhurbaşkanından söz aldım benim önüme gelirse birinci olursa söz namus imzalayacağım dedi bunu da kimseye de söyleme Allah için dediği, E.Tümer Ç’ninBaşkanım Allah razı olsunda şimdi YÖK ne yaparsa şimdi şöyle şey diyorlar YÖK’e manufle ettirecekler diyorlar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Valla onu bilmem ben ondan söz aldım ama YÖK içinde de adam bana geldi gitti bi de onla da konuşurum yani ona da aynı torpili salarız abiciğim (bir kelime anlaşılmıyor) kim birinci gelmişse onu Cumhurbaşkanı’na onayla diyecez o hale getirip dediği, E.Tümer Ç’ninTamam o zaman ben bi bi ben bi şu oyumu alayım birinci olayım sonra sana geleyim başkan dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ondan sonra bana sen al bana gel abi dediği, E.Tümer Ç’ninTamam başkanım dediği,

             Tape no:4983’ de kayıtlı 13.06.2008 tarihinde saat 22.58’de Metehan D. ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: Ben üç yıl evvel sana bunları söylemiştim ama sen beni algılayamamıştın… :Evet ben sana haberi de vermiştim o zaman Sabah gazetesindeydi ee almıştın haberi dedin ki bak millet birbirini dinliyo Kuvvet komutanları dahil haberi aldın bu haberi dedim değerlendir sen Metehan bu önemli bir haber ben bildiğim için söyledim sana şimdi canlı yayına katılıyorsun bişeyler söylüyorsun üç sene evvelki haber bu haber dediği, METEHAN D.’in: Biliyorum biliyorum ama tabi o zaman (iki kelime anlaşılmıyor) verdiği şey dediği, Sinan AYGÜN’ün: Haa ben sana o günde demiştim bak Başbakan Bakanlar ve Kuvvet komutanları var bu işin içinde dedim herkes birbirini dinliyo demiştim millet paranoyak oldu demiştim bak bugün patladı bu haberin hepsi doğru biliyor musun senin söylediklerinin tamamı doğru ama üç yıl evvelki haberdi bu haber… :Ben bildiğim için söylüyorum bunu anladın mı dediği, METEHAN D.’in: Ya çok çok haklısın dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya bizim başımıza bu Hava Kuvvetleri komutanı ile beraber geldi (bir kelime anlaşılmıyor) paşa ile geldi anladın mı dediği, METEHAN D.in: Sen ne haftaya yemek yiyelim mi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yiyelim tabi önümüzdeki hafta beraber olalım tamam mı kardeş dediği, METEHAN D.’in: Konuşuruz bunları da belki bişeyler kopar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam hadi kendine iyi bak sağol dediği ,

            Tape no:4984’ de kayıtlı 15.06.2008 tarihinde saat 10.32’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede, özetle; X ERKEK ŞAHIS’ın: Valla iyidir dün o manyağın evindeki yemek olmuş dediği, Sinan AYGÜN’ün: Eee dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Pınar TÜRENÇ Tufan TÜRENÇ katılmış dediği, Sinan AYGÜN’ün: (Anlaşılmıyor) dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Can ATAKLI varmış dediği, Sinan AYGÜN’ün: Eee dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ondan sonra ee Mesut PARLAK gitmiş ona hayret ettim İstanbul Üniversitesi Rektörü ondan sonra dediği, Sinan AYGÜN’ün: Allah Allah dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: (Bir kelime anlaşılmıyor) Süheyl varmış dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hıı dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Süheyl çok ateşli bir konuşma yapmış dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Demiş ki bugüne kadar bana bir sürü kişi parti kur partimizin başına geç diye teklifle geldi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı hı hı dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ama hiçbir tanesini ciddi bulmamıştım bulmadım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Pezevenge bak biz neler söyledik bize bizi ciddi bulmamış ba ba ba lafa bak dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı hı hı dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Bizde söyleyenlerden biriyiz yani demek ki bizi de ciddi bulmamış dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı hı hı dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ondan sonra ilk defa böyle bir kitle karşısında aa bu kadar ciddi bir kitle karşısında buldum kendimi demiş dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ben sizin emrinizdeyim emirlerinizi bekliyorum başka bir şey söylememe gerek yok dediği, Sinan AYGÜN’ün: (İki kelime anlaşılmıyor) hiç bir şey çıkmaz ağabeyciğim dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ya herhalde ya dediği, Sinan AYGÜN’ün: O adamdan o adamdan da bi yol olmaz o Süheyl B.’dan onu da kimse almaz yanına sana söyleyim dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ya sana bişey söyleyeceğim o akşam sen benim hatrıma geldin yemeğe İstanbul’a dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hı hı hı hı dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Pezeveng randevun var randevuna bir adam saatinde gelemiyorsa o adamdan bişey olmaz bir randevu kültürü var bi kere dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tabi o iş orada bitmiştir zaten dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ya tabi be ağabeyciğim yani geç onu sen dediği, Sinan AYGÜN’ün: Allah yolunu açık etsin kardeş dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ya durumu bizim yapmamız tabi şu iki ay nasıl geçecek abi baksana bir sürü manyaklık yapıyo bunlar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Daha neler olacak gör bakalım dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Ankara’damısın dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ankara’dayım Ankara’da dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: Tamam ağabeyciğim öpüyorum herkese selam saygı dediği, Sinan AYGÜN’ün: (Bir kelime anlaşılmıyor) iyi bak hadi görüşürüz sağol canım sağol dediği,

            Tape no:4985’ de kayıtlı 16.06.2008 tarihinde saat 19.46’da Adnan B. ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: 10 dakika evvel Çankaya Belediye başkanı aradı dediği, ADNAN B.’in: Ha dediği, Sinan AYGÜN’ün: Dedi ki senin o arkadaşının iki tane parseli vardı yeni imar değişikliği yapmış önümüze geldi. Şu an toplantıdayız ona itiraz etmedik bugün de son günüydü bilmem ne. Parsel bir iki parsel mi ne. Ona aç böyle yaptığımı delikanlı olduğumu söyle dedi kendisine dedi yeni yaptığı şeylere itiraz ederdik ama dedi bugün son günüymüş dedi yine itiraz etmedik dedi ona haber ver dedi ne deyim yani niye arayım sen ona öyle söyle dedi ben (bir kelime anlaşılmıyor) aldım söyledim üstündeki görevi at dediği,

               Tape no:4986’ da kayıtlı 17.06.2008 tarihinde saat 11.11’de MUSTAFA isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHIS’ın: Türk Metal Sendikası Özel Kalemden arıyorum efendim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam, tamam dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın: Bi saniye dediği, Sinan AYGÜN’ün: Deminde bağlanacaktım ama bağlamada başarısız üç dakika yirmi saniye beklettiniz bağlayın bakalım nasıl bağlayacaksınız bu sefer dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın: Peki Sinan bey dediği, Sinan AYGÜN’ün: İyi misin Mustafa abiciğim dediği, MUSTAFA’nın: Hamdolsun çok şükür iyiyiz ne yapalım siz nasılsınız Sinan bey dediği, Sinan AYGÜN’ün: Valla ne yapalım abi işte ya görüyor musun işte Türkiye böyle gidiyo yani yanıp tutuşuyoruz abi dediği, MUSTAFA’nın: Efendim dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şimdi ee bu Erol MÜTERCİMLER var tanır mısın dediği, MUSTAFA’nın: Erol MÜTERCİMLER dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ha bu Haber Türk’te program yapıyordu kel kafalı adam dediği, MUSTAFA’nın
: Evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: Onu kanalına düşünür müsün dediği, MUSTAFA’nın: Onu Ahmet beyle görüşmek lazım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ahmet? Senin oğlan? dediği, MUSTAFA’nın: Hah … :E tabi o yönetiyo ya ART’yi ben değil (gülüyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Tamam ben Ahmet dediği, MUSTAFA’nın: Ben anlamam şimdi dediği,

                Tape no:4987’ de kayıtlı 17.06.2008 tarihinde saat 18.13’de Abdullatif Ş. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: Sayın başbakan başbakan yardımcım iyi misiniz efendim dediği, Abdullatif Ş’ninSağolun teşekkür ederim siz nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: Sağol abi canım hemşerim dediği, Abdullatif Ş’ninEvet dediği, Sinan AYGÜN’ün: Şimdi benim bi tanıdı … bi benim yönetim kurulu üyem var Mustafa DERYA Bey varda… :Onun ee bacanağı ee Ahmet S. dediği, Abdullatif Ş’ninEvet dediği, Sinan AYGÜN’ün: Mehmet Akif Ersoy Üniversitesinde ders falan veriyormuş senle bir görüşmek istiyormuş dediği, Abdullatif Ş’nin: Tamam dediği, Sinan AYGÜN’ün: Senden bir randevu talep ediyoruz dediği, Abdullatif Ş’nin: Tamam dediği, Sinan AYGÜN’ün
 :Saat kaçta ne zaman nereye emredersiniz dediği, Abdullatif Ş’ninEe dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yarın olur öbürsü gün olabilir dediği, Abdullatif Ş’nin: Tamam yarın şeyde gelsin ee (iki kelime anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yarın kaçta dediği, Abdullatif Ş’nin:12’den sonra gelsin dediği, Sinan AYGÜN’ün: Üniversiteye mi gelsin dediği, Abdullatif Ş’nin:Evet üniversitedeyim dediği, Sinan AYGÜN’ün: 12’den sonra üniversiteye yarın yolluyorum abi dediği, Abdullatif Ş’nin: Evet evet … :Adı neydi arkadaşın dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ahmet SARITAŞ dediği,

Tape no:4988’ de kayıtlı 17.06.2008 tarihinde saat 22.05’de Cumhur Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; Cumhur Ş’nin: Kızma ne olursun ee dediği, Sinan AYGÜN’ün: Oğlum bak ben bi akşam yemekteyim işim var gücüm var sana dediği, Cumhur Ş’nin
: Tamam dediği, Sinan AYGÜN’ün: Cep telefonundan bidaha ararsan senin ağzına sıçarım dövdürürüm seni ha dediği, Cumhur Ş’nin: Hah yarın Selda ablanın yanına geliyim mi ben dediği, Sinan AYGÜN’ün: iye geleceksin yanıma benim  Cumhur ha niye geleceksin ne var benim yanımda, Oğlum bak ben sana üç senedir bakıyorum artık yeter,Yeter bitti artık benim yapacağım bitti sana karşı bitti en sonunda yaptın bidaha yap dedin bitti bitti düş bak seni mahvederim ha dediği, Cumhur Ş’nin: Hayır tamamda baba,Ee senin bana hastane kıyafeti diye aldığın şeylerle geziyorum ben sokaklarda dediği, Sinan AYGÜN’ün: Cumhur banane dediği, Cumhur Ş’nin: İlaçlarımı ilaçlarımı senin oradaki doktor abla aldırdı yemin ediyorum dokuz dediği, Sinan AYGÜN’ün: E tamam dediği, CUMHUR Ş.nin :Dokuz (anlaşılmıyor) … :Ben dua ettim sana da sen küfür ettin dövdün ben ne yapayım şimdi dediği,  Sinan AYGÜN’ün: E tamam oğlum bitti küfrettim dövdüm git artık tamam git peşimden bırak beni… :Oğlum ben sana üç senedir para vermiyom mu lan sana bakmıyom mu yeter benden artık bu kadar bu kadar bitti dediği, Cumhur Ş’nin: Mahkemeyi mahkemem ne oldu ne aşamada hiç bişey (bir kelime anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün: Git Vural beyle konuş oğlum benim işim mi bu ya ben şimdi bu saatte konuşcak hay durumdamıyım ben ya dediği,

Tape no:4989’ da kayıtlı 22.06.2008 tarihinde saat 14.36’da Ferit… İsimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; FERİT… in: Sinancım ben Ferit nabıyorsun iyimisin dediği, Sinan AYGÜN’ün: iyiyim Ferit abicim sen nasılsın iyimisin dediği, FERİT…in: iyiyim  sana bir şey danışcam abi buralardamısın yarın filan  dediği, Sinan AYGÜN’ün: yarın istanbuldayım yarın ankaradayım dediği, FERİT…in: öylemi  dediği, Sinan AYGÜN’ün: yarın onbirden  on iki  bir iki üçe kadar yerindeyim abicim dediği, FERİT…in: öylemi  dediği, Sinan AYGÜN’ün: onla üç arası dediği, FERİT…in: tamam abi tamam  haydi dediği, Sinan AYGÜN’ün: hangi saat istersen her saat müsaitim  dediği, FERİT…in: aslanım Sinanım haydi görüşürüz dediği, Sinan AYGÜN’ün: tamam abi  dediği, FERİT…in: çok selam saol dediği,

Tape no:4990’ da kayıtlı 22.06.2008 tarihinde saat 15.12’de Fatih… isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; FATİH…in: Yeniçağ gazetesinden Fatih saygılar sunuyorum efendim nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: saol canım saol güzelim dediği, FATİH…in: şimdi efendim biz biraz geniş soluklu haber yapıyoruz bugünde ipotek banko vardı bizim gastede dediği, Sinan AYGÜN’ün: gördüm manşetlerinizde dediği, FATİH…in: efendim size kısa bir soru sormak istiyorum dediği, Sinan AYGÜN’ün: evet dediği, FATİH…in: şimdi uzun zamandan beri konuşuluyor eee kriz geldi mi gelecek mi  yoksa bir krizin içinden mi geçiyoruz ekonomide nasıl değerlendiriyorsunuz dediği, Sinan AYGÜN’ün: bakın Türkiye’de  krizler ee 1946 dan beri döviz arttığı anda kriz oldu denmiş Türk haklıda bilinçlenmiş … :döviz şu anda artmadığı için niye döviz artmıyor spekülatörde dövizin düşük durmasını istiyor düşük kur yüksek faiz dediği, FATİH… in: evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: dünyanın en yüksek faizi şu anda  ülke bu ülke veriyor dediği, FATİH…in: evet evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: bakın geçen sene döviz bir altı yüzlere kadar yükseldi bugün düştü bir iki yüzlere dediği, FATİH…in: evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: geçen sene bir altı yüzden döviz bozdurup parasını tl ye çevirip hazine bonosu alanlar  … :aman sokağa çıkın insanları görün insanların sosyal dengesi bozuldu ahlaki dengesi bozuldu moral değerleri bozuldu Türkiye iç çatışma içerisinde şu anda ee  kriz yok bütün malları mülkleri sattın toprakları sattın şirketleri sattın varlıkları sattın özel sektörün bütün malları el değiştirdi ee geçen sene yirmiiki milyar dolarlık mal sattık … :ondan önceki sene ondokuz milyar dolarlık mal sattık ondan önceki sene  onbeş milyar dolarlık mal sattık nereye gitti bu paralar e borç artıyor dediği, FATİH…in: evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: o yüzden Türkiye şu anda tam bir ıııııııı krizin ortasında odalar birliği başkanı diyor ki Anadolu esoes veriyor diyor  esoesun anlamı imdat çığlığı yani niye imdat dedi insanlar ya niye yardım ister … :yani Anadolu batıyo dedi bunun Türkçesi dediği,

Tape no:4991’de kayıtlı 22.06.2008 tarihinde saat 21:52’de X Erkek Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: (anlaşılmadı) bu Vedat D.’la senin bir ilişkin kaldı mı dediği, X ERKEK ŞAHSIN: hayır, o adam beni dolandırdı gitti, Mahkemeye verdik,yapacak bir şey yok olan oldu artık dediği, Sinan AYGÜN’ün: sen tanırmıydın bunu dediği, X ERKEK ŞAHSIN: benim yirmi yıllık adamım ya ,tabi noldu hayırdır dediği, Sinan AYGÜN’ün: bir yerden kulağıma bir şey geldide adamla ilgili  sonra seninle bağlantı kurdular falan … :bide Ankara’da bugün büyük operasyon var,bu çöküntü möküntü işleri yapanlar kumar işleri yapanlar falan filan,onla bağlantı ne dedim alpa gaz dediler alpa gazla ne alakası var sonra teyit ettirim diye aradım seni,kumara vermiş parayı  dediği, X ERKEK ŞAHSIN
: geçen sene ikibinyedinin şeylerinde başlamış sonbaharında, :ikibinsekizin ocak şubat  ayında da devam etmiş muhasebe sene sonu kontrollerini yaparken epey onları da oyalamış boyalamış neticede ortaya çıktı yani mahkemeye filan verdik ama yapacak bir şey yok dediği gibi kumurda hepsini yemiş,Kürt Ahmet ………(anlaşılmadı)bahsediyor, dediği, Sinan AYGÜN’ün: işte ondan ondan ondan dolayı operasyon vardı dediği, ...Hakan S. ile bir ilişkisi varmı bu işin dediği, X ERKEK ŞAHSIN: hayır  bunun yaptığı bizim yanımızda çalışırken bu şeye bulaşmış kim bulaştırdıysa bunu işte gece hayatı kumar vesaire … :ufak ufak başlamış sonra büyük girmiş neticede bunun elinde ne var ne yok almışlar paravan şirket kurmuş bizden aldığı çekleri paravan şirket kaşesiyle tahsil etmiş bankalardan tam böyle şey neyi bu naneyi yedin diye avukatlarla mavukatlarla çağırdık biz bunu … :yaptım dedi lan ne yaptın dedik yani hiç olmazsa aldığınla git iş miş kurduysan zaman içerisinde ödersin falan yok abi dedi ne olcak dedi şurdan kaldırın beni atın ben hak ettim ne yapacaksanız dedi ben dedi kumarda yedim hepsini dedi,lan kumarda şu yenir bu yenir lan bu yenir mi dedik dediği, Sinan AYGÜN’ün: yenir yenir yenir aynen yenir dediği, X ERKEK ŞAHSIN
: çoluğunun çocuğunun üstüne yemin etti ki yedim diye ve anlattığıda o Kürt Ahmet adamları bulaşmışlar ondan sonra tehdit etmişler, dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ayhan mahyan varmı ?,kömürcü,Nihat K. Nihat varmı? dediği, X ERKEK ŞAHSIN
: tanımıyorum ki ,yani muhasebe dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ankara’da bu operasyon varda operasyon bu iş üzerine kurulmuş vaziyette,eee adamında daha da borcu falan  filan varmış, dediği, X ERKEK ŞAHSIN
: ya bu bu bize bunu yaptıysa başka birilerine daha bulaşmıştır başka birilerini daha dolandırmıştır,yirmi yıllık adamım ya seksensekizde işe girmiş yani o yirmi yılı sen düşün artık senin yanında yirmi yıldır çalışan fatura kesen çek tahsil eden her türlü işe giren çıkan adamını bi düşünebiliyormusun dediği, Sinan AYGÜN’ün: iyide bana niye söylüyon benim  yanımda yirmi yıldır baktığım adam beni öldürmeye geldi lan, dediği, X ERKEK ŞAHSIN
: aynı şey yani seninkinden farkı bu bize silah çekmedi dediği, Sinan AYGÜN’ün: bizi öldürmeye geldi başkasını öldürdü, dediği, X ERKEK ŞAHSIN: biraz daha dursa herhalde onu da yapacakmış yani öyle illetmiş ki demek ki yaptırırlarmış bunu   da dediği,

Tape no:4992’de kayıtlı 22.06.2008 tarihinde saat 22.39’da X ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: ...(ANLAŞILMIYOR) almışlar hep dediği, X ŞAHSIN: Ya onu çözemedim de niye almışlar abi onyedi kişi almışlar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Otuzbeş kişi olacak daha, Ya bu iki ay evvel birşeydi şeyi de Hakan SA. da alıyorlar, Hakan S. da için de, dediği, X ŞAHSIN: Öylemii o zaman bir şey var abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ama ben görmüştüm onu da, dediği, X ŞAHSIN: Tahsilat mahsilat falan mı, dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yani tahsilat olabilir ihale bağlama olabilir, işte ihbar var kumardan tezgah, dediği, X ŞAHSIN: İhale bu Hakan S. onlarla çok samimiydi biliyomusun dediği, Sinan AYGÜN’ün: Hıı, Metin TURGUT  var Özdemir T. var işin içinde, dediği, X ŞAHSIN: Yoo Özdemirlen babam Özdemiri aramış, Ondan sonra, işte dayı demiş onbeş kişi aldılar on yedi kişi filan, Daha salıya kadar filan kalır demiş, çarşambaya filan. Özdemir de var mı işin içinde, dediği, Sinan AYGÜN’ün: Var, Öyle hatırlıyorum ben yani o gün ben gördüm onu şeyi listeyi iki ay evvel, dediği, X ŞAHSIN: Bu Hakan varya Hakan S., Şahinle geziyodu sabah akşamonlan geziyodu. Bi ihaleler mihaleler duyuyodum abi birşeyler yapıyolarmış bunlar ya dediği,

Tape no:4995’de kayıtlı 23.06.2008 tarihinde saat 17.42’de X ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: iyiyim Cenkcim sen nasılsın iyimisin canım dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: saolun başkanım Başkanım şimdi Ata’mızın manevi kızı Ülkü hanımla birlikteyim dediği, SİNAN AYGÜN’ın: selam söyle Ülkü ablama dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: başüstüne biraz önce de Köksal beyin yanından çıktı Köksal T.’ın bide sizi görmek ister dönmeden önce dediği, Sinan AYGÜN’ün: ben şu anda dışarıdayım link konferans yaptı bağladılar dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: evet dediği, Sinan AYGÜN’ün: eeee yarında Hava Kuvvetleri komutanının yanına falan gitcem üç beş tane ziyaretim var Çarşamba günü dediği,

Tape no:4996’da kayıtlı 24.06.2008 tarihinde saat 17.51’de X BAYAN ŞAHIS/Fazıl D./X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHSIN: Baran dergisi haber müdürü Fazıl DUYGUN dediği, Sinan AYGÜN’ün: ver efendim dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: alo dediği, Sinan AYGÜN’ün: efendim dediği, FAZIL D.’un
:he Sinan bey hayırlı günler nasılsınız  SİNAN AYGÜN
:saolun teşekkür ediyorum dediği, FAZIL DUYGUN’un: sesinizi ben biraz alamıyorum ağır işitiyorumda dediği, Sinan AYGÜN’ün: buyurun efendim buyrun FAZIL DUYGUN
:ee röportaj dergimiz ulaştımı size dediği, Sinan AYGÜN’ün: ulaştı … :yo dün evvelsi gün geldi bana gördüm dergiyi resimde gördüm bayraklı dediği, FAZIL DUYGUN’un: nasıl dediği, Sinan AYGÜN’ün: dergi bana evvelsi gün geldi gördüm dergiyi dediği, FAZIL DUYGUN’un: he ben bir arkadaşı vereyim Sinan beyde ee ben şey yapamıyorum ona iletebilirseniz… :ee arkadaşımız Tayyar bey fotoğrafınızı çeken arkadaşımız bugün ofisinize bırakmış olması lazımdı bir saniye ben arkadaşı vereyim ona izah edebilirsiniz oda bana izah edecek biraz ağır işittiğim için  (yanındakine Sinan Aygün diyor) dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: buyurun Sinan bey dediği, Sinan AYGÜN’ün: tamam derginiz geldi gördüm canım teşekkür ediyorum çok güzel olmuş elinize sağlık,saol canım var mı başka bir arzunuz canım dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: ben teşekkür ederim Sinan bey … :ee başka bir arzumuz yok saolun dediği,

Tape no:4997’de kayıtlı 24.06.2008 tarihinde saat 18.09’da X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHIS’ın: abi merhaba  Başkanım nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: saol vecdicim sen nasılsın iyimisin canım dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: iyi vallahi teşekkür haber bekliyoruz  öyle sizden … :Mesut beylede görüşcez demiştiniz görüştünüz mü  SİNAN AYGÜN
:dün evvelsi gün gelmiş herhalde bu hafta ben yokum önümüzdeki haftaya attım onuda dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: şimdi İstanbul eski Doğruyol Partisi ilçe Başkanları bir araya gelmişler aşağı yukarı yirmidört tanesi filan onlar bir haber bekliyorlar ee sürekli beni arıyorlar dediği, Sinan AYGÜN’ün: beklesinler herkes bekliyor şu anda Tayyip E.’da bekliyor Deniz B. hepimiz beklenti içerisindeyiz görcez bakalım dediği,

Tape no:4998’de kayıtlı 24.06.2008 tarihinde saat 19.28’de Sezayi Ş. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: he buyur Sezai  dediği, SEZAYİ Ş.’ün: eee şimdi şöyle bir durum var sizin bu atıldaki termisifonu tamir ederken bir herhangi bir şey emanet falanmı çıktı dediği, Sinan AYGÜN’ün: hee evet evet dediği, SEZAYİ Ş.’ün: heee dediği, Sinan AYGÜN’ün: çok iki üç ay evvel ya  dediği, SEZAYİ Ş.’ün: he tamam önemli şey yeni şeye gitmiş ilgili yerede biz onu nasıl yapalım şey öyle bir şey buldurmaya çalışıyorumda  dediği, Sinan AYGÜN’ün: nereye gitmiş haber dediği, SEZAYİ Ş.’ün: işte şu anda milliyete gelmişte orayı çözeriz dediği, Sinan AYGÜN’ün: mitemi gelmiş dediği, SEZAYİ Ş.’ün: şey milliyete milliyete, dediği, Sinan AYGÜN’ün: ha kapat gitsin ya ne var üç ay evvelki bi şey ya,şeyin arkasında termisifonu orda ben on beş gün duran bir termisifonu, onun arkasından çıktı bir şey yok dediği, SEZAYİ Ş.’ün: anladım ya zaten şey ben aldım içeriğini de bulunmuş hikayesi falan, dediği, Sinan AYGÜN’ün: önemli değil dediği,

Tape no:4999’da kayıtlı 24.06.2008 tarihinde saat 22.53’de SEDAT isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Sinan AYGÜN’ün: saol Sedat’cım buyur canım dediği, SEDAT…ın: rahatsız ediyorum sizi bilgi vereyim dedim dediği, Sinan AYGÜN’ün: rica ederim dediği, SEDAT…ın: Kara Kuvvetleri Komutanı ile Başbakan resmi konutta iki saat görüştüler dediği, Sinan AYGÜN’ün: evet dediği, SEDAT…ın: eee şey terörle mücadele asıl konu gündemdeki konular diye açıklandı gündemdeki konular PAKSÜT BAŞBUĞ görüşmesi ondan sonra vakit gastesin manşeti ondan sonra bide bu Genelkurmayın hani belgesini taraf yazdı ya onlar falan iki saat baş başa görüştüler yeni bir Dolmabahçe bence bu dediği, Sinan AYGÜN’ün: yani İlker BAŞBUĞ ile Başbakan konuttamı görüşüyorlar dediği, SEDAT……ın: tabi tabi görüştüler bitti muhtemelen şu şöyle yorumlanır Genelkurmay Başkanı Kara Kuvvetleri Komutanı Orgeneral İlker BAŞBUĞ bu bitmiştir dediği, Sinan AYGÜN’ün: bitti diyorsun peki dediği, SEDAT……ın: evet bilginiz olsun başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: bittimi çıktılarmı dışarıya dediği, SEDAT……ın: bitti dışarıdalar başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: görüntü alabildinizmi  dediği, SEDAT……ın: yok yok ee fotomuhabirleri sadece fotoğraf filan çekmişler verdik son dakka falan diye haberleri girdik yorumlarını falanda yaptılar Ahmet Hakan’ın yeğeni vardı cnn de Enis B. falan yorumladılar onlarda bu paşaya yönelik bir güven şeyidir eeee sunumudur Başbakanın kara kuvvetleri komutanını kabul etmesi davet etmesi iki saat onunla görüşmesi he bu iş artık bitmiştir  Genelkurmay başkanı İlker BAŞBUĞ’dur ifadesi dediği, Sinan AYGÜN’ün: darbeyi durdurdu yani  he dediği, SEDAT……ın: eh mi acaba bilmiyorum orasını siz bilirsiniz ben bilmem başkanım (gülüyor) Sinan AYGÜN’ün: peki teşekkür ederim Sedat  dediği,

Tape no:5000’de kayıtlı 26.06.2008 tarihinde saat 19.45’e X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHIS’IN: Mesut Y. bunları bildiği için bunların hepsine Japon modeli adını koydu eski ANAP ı hatırlatan süslü bir çalışma yapıyor anlatabiliyormuyum dediği, Sinan AYGÜN’ün: çok iyi anlıyorum abi dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: burada Mesut Y.’IN yine beklentisi şu  eylül den sonra hava çok kararıcak AKP nin tutunacak hiçbir şeyi kalmıcak çok milletvekil gidiyormuş Mesut Yılmaz’a dediği, Sinan AYGÜN’ün: hı hı dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: ilk önce bu parlamento içinden bu yapıyı halledip yeni oluşumla şey yapacaklar öyle bir çalışma yapıyorlar buna Aydın D.’IN gasteside destek veriyor senin çıktığın bütün televizyon programları artık bizde ………(anlaşılmadı) olduğu için hep ciddi şeyler yazılıyo yani halk seni seviyor ben bunu gerçi sana beşyüzyetmişbinaltıyüzkırk kere söyledim ama dediği, Sinan AYGÜN’ün: gülüyor dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: ciddiye alınmış bir durumda olmadığımız için … :bir şey söylicem sana yani ben bu konuda gerçekten ülke adına bir iş yapmış  olmasam bir daha seni aramam dediği, Sinan AYGÜN’ün: anladım abi dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: sana söylüyorum işin açıkçası ama bende seni seviyorum niye seviyorum sevimli bir adamsın sen insanlarla konuştuğun zaman o insanlar senden etkilenir he bunu üniter devlet adına kullanırsan seviniriz dediği, Sinan AYGÜN’ün: evet dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın: nolur o zaman çok ciddi yapılar ortaya çıkar şeyi aç ssa merkezi siyasal strateji araştırma merkezi internetten bizim o ………(anlaşılmadı) önümüzdeki hafta bir Sinan AYGÜN yazısı yazıcam geniş kaynaklı falan yani dediği, SİNAN AYGÜN :tamam abi dediği,

Tape no:5001’de kayıtlı 30.06.2008 tarihinde saat 22.30’da Önder D. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; ÖNDER D’ın: Yazarım Başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yaz Bir şey yap kaleminden kan damlat dediği, Önder’in: Tamam Başkan, Tamam dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 


Tutuklu sanık Hüseyin GÖRÜM 23.01.2008 tarihli ifadesinde, şüpheli Sinan Aydın AYGÜN için “Kuvvai Milliye Derneğinde dernek teşkilat başkanı olarak görev yapmaktayım. 2000 yılında ağabeyim Yusuf GÖRÜM vasıtası ile tanıdığım Nihat GÜRKAN isimli şahıs bana Ankara da Ulusal Güç Birliği Yeniden Kuvvai Milliye adında bir oluşum olduğu benimde bu oluşumda görev almamı teklif etti. Bende kabul ettim. 10 gün sonra ben ve Nihat GÜRKAN Ankara’ya giderek Kızılay da bu oluşumun bürosunda 11.00 sıralarında bu büroda bulunan genel sekreter Tayyib YELEN, genel sekreter yardımcısı Anıl ÇEÇEN, başkan diye hitap edilen Arif İskender KÖRNDER ve Hüsnü MERDANOĞLU, Mete İzzet ÖZCANOĞLU isimli şahıslar ile tanışım. Oluşumumuz yeni ancak ileriki zamanlarda Türkiye çapında bu oluşumun yayılacağını ve güncel konuları konuştuk. Ben daha sonra tren ile İstanbul’a geri döndüm ve günlük hayatıma geri döndüm. 2 ay sonra Arif İSKENDER isimli şahıs beni arayıp Anakara ATO da panel olduğunu söyledi. Benimde bu panele katılmamı istedi. Bende 10 gün kadar sonra verilen tarihte Ankara Ticaret Odası toplantı salonuna gittim. Toplantı salonunda genel sekreter Tayyib YELEN, genel sekreter yardımcısı Anıl ÇEÇEN, başkan diye hitap edilen Arif İskender KÖRNDER ve Hüsnü MERDANOĞLU, Mete İzzet ÖZCANOĞLU, Nihat GÜRKAN, Hasan KUNDAKÇI, Suat İLHAN,  Cumhur EVCİL, Ali ÖZOĞLU, Savaş ÖZDAĞ isimli şahıslar vardı. Toplantıyı ATO başkanı Sinan AYGÜN düzenlemişti. Toplantının konusu Türkiye’nin emperyalist saldırılara maruz kaldığı, Duyun-u umumi-yenin bugünkü versiyonları ve Sevr’ in bugünkü hali içerikli konuşmalar geçti. Bu oluşumun görevi vatanı savunmak emperyalist güçlere karşı mücadele vermektir. Şeklindeki beyanından şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ün ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN örgütsel dökümanlarına göre kurulduğu anlaşılan Ulusal Güç Birliği Yeniden Kuvvai Milliye isimli oluşulmada irtibatlı olduğu, bu oluşumla alakalı olarak Hasan KONDAKÇI ve Anıl ÇEÇENİ tanıdığını da beyan ettiği, aynı toplantıya tutuklu şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU nun da katıldığı anlaşılmaktadır. 


Tutuklu sanık ORHAN TUNÇ un ikametinde yapılan aramada el konulan (1) sayfa “ekovizyon” ile başlayıp “03523304309” ile biten el yazısının bulunduğu içeriğinde  “Sayın ATO Başkanı Sinan AYGÜN ve değerli Eşi onuruna verilecek akşam yemeği, 23 Ekim 2007 günü saat 20:00 da Ankara Konya yolu üzerinde Çırağan Restorantta gerçekleşecektir. 

Büyük Türkiye Lobi kurucularına saygılarımla. ….Lobi ne yapar “  şeklinde yazının bulunduğu Tutuklu sanık ORHAN TUNÇ 24.02.2008 tarihli  ifadesinde, Bana göstermiş olduğunuz ve yüzüme okunan bu yazı bana aittir, yazıyı hatırladım. Tevfik DİKER Sinan AYGÜN ve eşi adına Ankara’da yemek verecekti. Bu yemeğe davet edilen Türkiye’ye hizmeti geçmiş (111) kişiye Büyük Türkiye Lobisi adına şilt verilecekti. Burada şilt verilecek kişilerin isimleri basında yayınlandı. Bu giderleri Sinan AYGÜN kendisi karşılayacaktı. Aldığım notlarda, Tevfik DİKER ile yapmış olduğum telefon görüşmesi esnasındaki notlardır. Bu şiltlere ve davetiyelere ne yazalım diye düşünürken aldığım notlardır. 

18.02.2008 tarihinde soruşturma kapsamında tutuklanan sanık ORHAN TUNÇ’un  yazmış olduğu mailde “merkez sağ liderini, türkiye başbakan’ ını arıyor!...” başlıklı 2 sayfalık yazının içeriğinde “…sizleri bütün bu gerçekleri en ince ayrıntısına kadar değerlendirmek üzere önce vicdanınızda bir özeleştiri yapmaya ve mehmet ali bayar, sinan aygün, sadettin saran, süheyl batum gibi isimleri aktif siyasete kazandırmaya katkı koymaya davet ediyorum..” şeklinde devam eden ve “büyük türkiye lobisi” ibaresiyle son bulan metin olduğu anlaşılmıştır. 

Aynı konuyla alakıl sanık Orhan TUNÇ’un  Tape:3510 18.02.2008 tarihinde Hakan ERTAŞ ile görüşmesinde özetle; Bir süre sohbet ettikleri ve sonrasında Orhan TUNÇ’un “… Lobi çok güzel gidiyor” “Şimdi Nuri abiyle görüştüm bir yemekle ilgili” deidği, Hakan ERTAŞ’ın “Ha ha. İşte onun organizasyonu peşindeyiz Orhan. Şimdi kalkıp gidiyorum oraya, onun finansını bulmaya çalışıyoruz.” Dediği, Orhan TUNÇ’un “…. Abdüllatif ŞENER’i de çağıracaz herhalde dimi?” dediği, Hakan ERTAŞ’ın “yok. Şu anda 3 isim üzerinde duruyoruz 3’ünü birden getirmek istiyoruz. Süheyl BATUM, Mehmet Ali BAYAR, Sinan AYGÜN.” “konu şu Merkez Sağ Liderini, Türkiye Başbakanını Arıyor.” “Hatta bunu işte Nuri abiyle konuştum, dedi ki, Orhanla filan da bi konuşalım, şu yazıyı bi şey yapalım. Bu yazıyı..” “Bu Behiç KILIÇ da diyro ki ben diyo basını elimden geldiği kadar organize ederim diyo.”dediği, Orhan TUNÇ’un “…Tevfik DİKER’le ne yapacaz? Tevfik beyle ilgili bi şeyimiz var mı?” dediği, Hakank ERTAŞ’ın “şu anda ben bişey demiyorum siz ne derseniz o olur.”dediği, Orhan TUNÇ’un “Tevfik bey, Sinan AYGÜN’ü de biliyorsun bizi biraz arkamızdan kesti mesti basında filan da kötü yaptı.” Dediği

Tape:3512 18.02.2008 tarihinde Talat ATİLLA ile görüşmesinde özetle; Orhan TUNÇ’un “Cuma toplantıya gideceğim hem de bu işadamları ile de görüşeceğim 250 kişilik liste varmış” “Sinan AYGÜN, Süheyye BATUM” “Mehmet Ali BAYAR, Abdüllatif ŞENER, Turhan ÇÖMEZ herkesi çağırıyorlar oraya” “DEMİREL gelmeyecekmiş” “Lobi olarak ben vermiş gibi parayı onlar verecekler” “Sıkıntımız yok Allaha şükür Behiç KILIÇ tanıyor musunuz?”diye sorduğu, Talat ATİLLA’nın “Tanırım benim eski Genel Yayın Yönetmenimdir sağlam bir adamdır”dediği, Orhan TUNÇ’un “Behiç beyle görüşmüşler Behiç bey yardım edecekmiş galiba” “Şimdi Lobi’ye Türkiye Başbakanını arıyor diye başlık atacağım şimdi” dediği, görüşmelerin  içeriğinde de yin büyük Türkiye lobisi ile alakalı görüşme yaptığı anlaşılmıştır. 

Ankara Kuvvai Milliye Derneğinde yapılan aramada elde edilen, dell marka dizüstü bilgisayar içerisindeki toshıba marka hard diskin yapılan incelemesinde; Fari Yurtsever’in Bekir Öztürk’e gönderdiği e-postada;

Büyük Hukukçular Birliği ile Kuvvai Milliye Derneğinin ilişkisinin bozulma şeklinin hoş olmadığı, A TAKIMI DENİLEN KİŞİLERLE toplantı yapılması gerektiği,

“ne yapmalı” konusunda ATO’ da Sinan AYGÜN ile toplantı ayarlandığı, dernek kurulması konusunda akşam gazetesi yazarı Güler KÖMÜRCÜ’ nün maddi manevi destek verdiği, şeklindeki belgelerden şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ün Hem Büyük Hukukçular derneği hemde Kuvvai Milliye Derneği ile yakından ilgilendiği, ve şüphelinin A takımı denilen kişilerden olduğu anlaşılmaktadır.

01.07.2008 tarihinde ADD genel merkezi odasında yapılan aramada elde edilen cd lerden 7 numaralı cd içeriğinde muhtelif sunular başlıklı klasörde bulunan 36 sayfalık Cumhuriyetçi Çalışma Grubu faaliyetlerini anlatan gizli ibareli slaytın dördüncü sayfasında özetle prof. dr. Erol Manisalı’ nın referans verdiği kişiler başlıklı metinde önerdiği kişi: Ato bşk Sinan AYGÜN, kanaati: siyasal görüşü bizimle tam örtüşmese de ulusal duyarlılıkları olan milli ve laik kişiliği ve dış politikalara ilişkin duruşu ile güvenilir bir kişi. Yönlendirilebilir ve yararlanılabilir. Yapılacak faaliyetler: isth başkanı seviyesinde kendisi ile görüşülmesi, bilgi alışverişinde bulunulması ve bu kapsamda çalışmalarımızın kamuoyuna intikal ettirilmesi konularında yararlanılması uygun değerlendirilmektedir. İbarelerinin  yer almdığı. Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ün ATO tesislerini bu faaliyetlerde kullandırdığı, ancak Cumhuriyetçi Çalışma Grubunun yürütme organını devirmeye yönelik faaliyetleri çerçevesinde organize edilen Hilafetin Kaldırılması olarak adlandırılan 3 mart 2004 tarihinde yapılan örgütsel toplantıya da ev sahipliği yaptığı anlaşılmıştır.

01.07.2008 tarihinde ADD Genel Merkezi odasında yapılan aramada elde edilen cd lerden 7 nolu  cd içeriğinde AYTAÇ PAŞA-Ü.ÖZDAĞ tel dökümü-gazetecikart.doc içerisinde 5 sayfadan ibaret, 11 şubat 2004 tarihli ve kaset çözümü-2 başlıklı metinde sırasıyla ÜMİT ÖZDAĞ Sinan AYGÜN VE UFUK SÖLEMEZ isimleri ve isimlerin altında şahısların değerlendirmeleri metin halinde bulunmuştur. Şüphelinin isminin  bulunduğu başlık altında özetle;

Ortalığın böyle olunca vatansever güçlerin birleştiği, anket sonucunda, her ne olursa olsun AB’ye girelim diyenlerin %20; her ne pahasına olursa olsun girmeyelim diyenlerin %80’ e çıktığı, 103 sivil toplum örgütü olarak birleştikleri, haksızlığa uğramaları halinde ordunun kendilerini kayıracağını, savunacağını düşündüğünü, şüphelinin  konuşulan yere gitmesinin sebebinin bir toparlanma olduğunu, bunu da allah razı olsun tayyip erdoğan’ ın yaptığını, şerden hayır hayırdan şer olduğunu, tayyip erdoğan’ ın bir şer bildirdiğini, bunun da safların sıklaşmasına neden olduğu ve herkesin ne olacak ne yapacağız dediği anlaşılmıştır.

Belge içeriğindenz şüpheli Sinan Aydın AYGÜN tüm çalışma faailyetleri içinde fiilen bulunduğu yönlendirici ve sürükleyici bir  konumda bulunduğu anlaşılmaktadır.

01.07.2008 TARİHİNDE şüpheli HASAN ATİLLA UĞUR ANKARA daki evinde yapılan aramada elde edilen cd lerden 5 numaralı  cd içeriğinde eldiven başlıklı sunumda bulunan  slaytın beşinci sayfasında siyasi oluşumların şekillendirilmesi başlığı altında sosyal demokratlar (Öymen/Günay/Derviş/Sezer/Büyükerşen/Gürel/Öztürk) Liberaller (Boyner/Hisarcıklıoğlu/Aygün) Milliyetçiler (Ongun/Kesici) Demirel Ve Ecevitin Oluru, Kurye Aracılığı İle Temas (Emekli Olabilir) ibarelerinin  yer aldığı. Şüphelinin Hasan Atilla UĞUR u tanımıyorum demesine rağmen kendisi ile telefonla görüştüğü, Cumhuriyetçi Çalışma Grubu nun son tarihli darbe çalışmalarının bir parçası olan  ELDİVEN ve geri dönüşü olmayan demir yumruk ibareli çalışması içinde de şüphelinin aktif olarak görevlendirildiği anlaşılmaktadır. 

01.07.2008 günü gözaltına alınan şüpheli İBRAHİM ÖZCAN ın ifadesi alındığı esnada ifadesinin geri kalan kısmını savcı huzurunda vereceğini beyan etmiş ve nezarethaneye götürülürken “ben ilkokul mezunuyum fakat okumayı çok severim ben vatanımı milletimi çok severim ben inançlı ve gururluyum biz bu işi bazıları gibi rant için yapmıyoruz benim maddi gelirim kötüdür fakat biz bu devleti sevdiğimiz için devletimize hizmet etmeye çalışıyoruz. Sinan AYGÜN kimdir biliyor musunuz? o tefecidir ayrıca KUVAYİ MİLLİYE DERNEĞİNİN bastırmış olduğu kitapçıkların finansmanını o sağladı” şeklinde beyanda bulunmuştur. Bu beyandanda şüphelinin inkar etmiş olmasına rağmen Kuvvai Milliye Derneği ile ilgilendiği. Hatta dernek başkanı Bekir ÖZTÜRK ün tayın işinin halledilmesi için devreye bile girdiği örgüt içi yazışmalardan anlaşıldığı. 


Şüphelinin 28.12.2004 tarihinde örgüt üyesi VEDAT YENERERin  düzenlemiş olduğu “YILIN KUVVACISI” ödül törenine katıldığı, 


Tape No:…4915  18.11.2007 tarihinde saat 21.15’de şüpheli H.Atilla UĞUR  ile yaptığı görüşmede özetle:… Sinan AYGÜN’ün: Ben Sinan AYGÜN komutanım dediği, H.ATİLLA UĞUR’un: Merhabalar saygı sunuyorum başkanım nasılsınız dediği, Sinan AYGÜN’ün: Allah’a hamdolsun komutanım koşturmaca gidiyor.dediği, H.ATİLLA UĞUR’un: Valla mücadelenizi çok yakından izliyoruz Allah yolunuzu açık etsin  dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ama işte tek başımıza yapıyoruz dediği, H.ATİLLA UĞUR’un: Başkanım her daim yanınızdayız onu bilesiniz dediği, Sinan AYGÜN’ün:Sağolun komutanım dediği…………,

Hasan Atilla UĞURu tanımadığını beyan ettiği halde teflon görüşmesinde aralarındaki görüşmenin samimi ve birbirlerini çok önceden beri tanıdıkları anlaşılmaktadır. 


Tape No:4936’da  03:05.2008 tarihinde  saat 20:29’ da yaptığı görüşmede özetle;  : ..TURAN ÇÖMEZ’in:Televizyon programları yaptım senin haberlerini okudum döndüm seni çok meşgül etmeyim Cemil abiler düğmeye bastılar mı parti için dediği, Sinan AYGÜN’ün:Ben dün beraberdim (bir kelime anlaşılmıyor) bendeydi,Ee benim o diğer vatandaşla ilgili görüşlerimi bildirdim ona,İlettim,Geçen gitmiştim ziyarete de ya,Onu söyledim kendisine,Ama ee onla görüşcekler ,Senle görüşmesi gerektiğini söyledim tabi dedi ayarla görüşelim dedi böyle hani iyi dedi senin burda görüşelim dedi ,Durum bu dediği,

TURAN ÇÖMEZ’in:Ben Ankara’dayım planla abi ne zaman diyorsan oldu mu dediği,Sinan AYGÜN’ün::Tamam abi önümüzdeki hafta görüşürüz ….dediği, 

Bu görüşme içeriğinden de şüphelinin şu an firari olan Turan ÇÖMEZ’in kapatma davası sonunda oluşturulacak yeni bir partinin kuruluşu için aracılık yaptığı. ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN emir ve talimatlarına göre hareket eden firari şüpheli Turan ÇÖMEZİ gizlice birileriyle görüştürüp yeni oluşumu gizlice organize ettiği anlaşılmaktadır. 

Tape No:4943’ de kayıtlı görüşmede  : …. X ERKEK ŞAHIS’ın:Ergün BABAHAN bugün şey yazmış gaza gelme Abdullatif ,DOĞAN grubu seni gaza getirmeye çalışıyo diye dediği,,Fakat millet senin Abdullatif başbakan olur açıklamanı konuşuyo ha dediği,Sinan AYGÜN’ün:Bir kelime anlaşılmıyor) Nasıl Bölecektik Dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın:Öyle dimi dediği, Sinan AYGÜN’ün:Hıı. Nasıl BÖLECEĞİZ BAŞKA TÜRLÜ DEDİĞİ, X ERKEK ŞAHIS’ın:Peki bu herif bölebilir mi sence dediği, Sinan AYGÜN’ün:Ee başladı bile başladı bile dediği, İşte bu kendi bu kendini partiden attırmaya çalışıyo şimdi (iki kelime anlaşılmıyor), X ERKEK ŞAHIS’ın:İşte biz bunun yanında biz bunun yanında durabilir miyiz abi dediği, Sinan AYGÜN’ün:Yok daha niye duralım dursun biz bir köşede dursun lazım olursa gider dururuz Türkiye’de kimin nerede duracağı belli mi  şu anda o yüzden dediği,X ERKEK ŞAHIS’ın:Ben bunu ben bunu bizim kanala çıkarttırayım mı ufak ufak ister misin dediği, Sinan AYGÜN’ün:Çıkarttır çıkarttır çıkarttır dediği,X ERKEK ŞAHIS’ın:O zaman sen ona bi söyle istediği zaman alalım bunu biz dediği, Sinan AYGÜN’ün:Tamam bi konuşayım bakayım tamam mı kardeş dediği,……….. şüphelinin  bu görüşmeyi hatırlamadığını beyan etmesi ifadelerin de samimi olmadığını göstermektedir. Yaptığı görüşmede ERGENEKON'un siyasi partileri bölüp parçalama veya farklı partilerin tek merkezden yönetilmesi prensiplerini uygulama aşamasında önemli görevler yüklendiği anlaşılmaktadır. 

Tape No:4937, Tape No:4952 ve yukarıdaki tape içeriğindeki konuşmalar göz önüne alındığında şüpheli Sinan Aydın AYGÜN siyasi partilerin yönlendirilmesi olarak ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN ana dökümanlarında yerini bulan gizli örgütsel faaliyetleri gereğince ABDULLATİF ŞENER Levent Ersöz de gizlice görüşerek yeni oluşumun organizesi için çalıştıkları. bu faaliyetleri kendi siyasal çalışmaları olarak değil yürütme organı görevini yürüten partiyi bölüp kapatma davası sonrasında oluşacak ekonomik kriz ve kaos ortamı sonucunda ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları arasında bulunan siyasi partileri gizlice el altından yönetmek amaç ve faaliyetlerine uygun hareket ettiği anlaşılmaktadır. 

Tape No 4953’ te   19.05.2008 GÜNÜ SAAT 12:19’DA şüpheli Erhan GÖKSEL  ile yaptığı görüşme içeriğinden aralarındaki gizli örgütsel bağları bilerek konuştukları anlaşılmaktadır. 

Tape No:4957’da kayıtlı Ramazan KARGALI  ile yaptığı görüşmede özetle;…Ramazan K.’nın:Ee şimdi önce bir görüşmemiz lazım, hatırladıysanız dediği, Sinan AYGÜN’ün:Ne görüşmesi abi dediği, Ramazan K.’nın: Projelerden tabi kafadan, sizinle görüşeceğiz bir projeler var o senin o televizyonda açıklamaların yok mu?dediği,Sinan AYGÜN’ün:Ne projesi abi ne açıklaması ya,dediği, Ramazan K.’nın:Bir yan yana geldiğimizde konuşalım sen müsait bir anda şu gün gel de ben orada senin ………(konuşmalar çakıştı anlaşılmıyor) dediği, Sinan AYGÜN’ün Ee  telefonla konuşalım buyur abi, buyur  dediği, Ramazan K.’nın:Telefonla o kadar detaylı değil, YANİ GİZLİ OLANLAR VAR AÇIK OLANLAR VAR DEDİĞİ, Sinan AYGÜN’ün: Benim gizli bir işim olmaz abi gözünü seveyim benim gizli ne işim olur ya dediği,Ramazan K.’nın:Herkesin bilecekleri ayrı ..Herkes biliyor bitiyor yani ülkenin yönetimi konuşularak sen tarafsız olarak yapacaksın dediği, Sinan AYGÜN’ün:Ya bi yolla da bakayım bir abi oldu mu? Dediği, Ramazan K.’nın:  Yok, yok hayır söylüyorum yani tarafsız olarak iş adamı olarak biz aradık şeyle ilgili, türkiye’yle ilgili mimarını, yani öbür taraflar askeriye, emniyet, adliye tamam. Burada da ticaret olarak tek taraflı ülkenin kalkınması  dediği,

Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN her ne kadar bu görüşmeyi yaptığı kişinin Şizofren Sahtekâr bir adam olduğunu söylemiş ise de görüşme içeriğinin tamamına bakılanıca karşısındaki konuştuğu kişiye çok ciddi önem verdiği ve telefonunun dinlendiği düşüncesiyle benim gizli işim olmaz diyerek karşı taraftan gelen teklifi yazılı olarak göndermesini istediği, görüşme içeriğinden de ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN aldığı kararlar gereği belli kurumlarda yapılması gerekenin yapıldığı Ticaret olarak yapılması gerekenlerin de yapılması şeklindeki görüşmeden şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ün birçok telefon konuşmasında diğer şüpheliler tarafından da dile getirilen ekonomik kirizin çıkacağı şeklinde yoğun paropaganda yaptığı, anlaşılmaktadır. 

07:06.2008 günü saat 16:12’de Talat Atilla isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle: 

Sinan AYGÜN
:Millet batan batana giden gidene onların derdi ile uğraşıyom işte gidiyo bakalım Talat’cığım sen nasılsın iyi misin  dediği,Talat A’nın:İyiyim teşekkür ederim sanki burada ilginç bir şey var gibi şimdi bu halen Akp ee kapatılmayacağından emin ee bu bunu tabi çok fazla hissettirmemeye çalışıyorlar ama şimdi bu türban kararı ee verildikten sonra Akp kapatılmasın kararı toplumda büyük sanki yankı yapmayacak hani bir kesimin gazı alınıyo daha sonra da bir karar veriliyo sanki böyle bir süreç gelişebilir diye düşünüyorum dediği,Sinan AYGÜN’ün:O yüzden öncü bir depremdi bu arkadan büyük bir deprem geliyo dediği, diyerek türkiyede hem ekonomik kriz oluşturmak hemde kriz ortamından beslenip aciz duruma düşmüş devlet otoritesini kullanmak suretiyle ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN konumunun güçlendirilmesine gayret ettiği. Yakın tarihte oluşturulan kriz ortamı sebebiyle yürütme organının istifası  sonucunda uzun süre bir hükümetin kurulamadığı, azınlık hükümetlerine koalisyon hükümetleri kurdurulduğu ve oluşan zafiyetler sonucunda bankacılık sektöründe oluşan yasa dışı kayıplarla Türk ekonomise 80 milyar abd doları karşılığı para kaybına uğramış ve kriz ortamının   uzun süre daha  devam ettiği görülmüştür.bu konuda şüpheli İlker GÜVEN de yaptığ görüşmelerde ekonomik fay hattının kırılmasıyla bu işlerin olacağını lanse etmek suretiyle herkesin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN aldığı kararları uyguladığı anlaşılmaktadır. 

Tape No:4996’DA;Baran dergisi haber müdürü Fazıl DUYGUN ile yaptığı görüşmede  dediği,……………… Sinan AYGÜN’ün:tamam derginiz geldi gördüm canım teşekkür ediyorum çok güzel olmuş elinize sağlık,saol canım var mı başka bir arzunuz canım dediği, X ERKEK ŞAHSIN:ee başka bir arzumuz yok  saolun…………..dediği görüşme ile alakalı olarak 

“şüpheli her ne kadar “Ben Bu Dergiyi Barem adındaki bir Ekonomi Dergisi olarak  biliyordum. Ben böyle bir faaliyet içinde olduğunu bilseydim kesinlikle  Röportaj vermezdim.Her ne kadar konuşmada Baran olarak geçsede ben barem olarak anladım.” Şeklinde savunmada bulunmuş ise de görüşme içeriğinde derginin geldiğini ve çok güzel olduğunu beyan etmiş olmasından da savunmasında samimi olmadığı anlaşılmaktadır. Ayrıca baran dergisinin İBDA-C adlı terör örgütün resim yayın organı gibi yayın yaptığı bu konuda birçok davanın açıldığı, ayrıca bu derginin bazı sayılarında ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜüyelerine tutuklandıkları soruşturma ile alakalı yaptıkları yayanlırda ERGENEKON cuları kardeşlerimi olarak vasıflandırıf destek olucu mahiyette yayınlar yaptığı dosyada mevcut TERÖR daire başanlığnın raporundan anlaşılmıştır.

Tape No:4999’da 24.06.2008 tarihindeSAAT 22:53’DE Sedat isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;

SEDAT……ın:rahatsız ediyorum sizi bilgi vereyim dedim,Kara Kuvvetleri Komutanı ile Başbakan resmi konutta iki saat görüştüler, şey terörle mücadele asıl konu gündemdeki konular diye açıklandı,.. Sinan AYGÜN’ün:görüntü alabildinizmi  dediği. SEDAT… Başbakanın kara kuvvetleri komutanını kabul etmesi davet etmesi iki saat onunla görüşmesi he bu iş artık bitmiştir  Genelkurmay başkanı İlker B.’dur dediği, Sinan AYGÜN’ün:darbeyi durdurdu yani  he dediği, SEDAT……ın:eh mi acaba bilmiyorum orasını siz bilirsiniz ben bilmem başkanım (gülüyor) şeklindeki konuşmayı hatırlamadığını söylemiş isede Sedat isimli şahsın açık ve imalı konuşmalarından şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ün darbe yapılıp yapılmayacağını bildiği, ve bu olaydan sonra darbe ihtimalinin azaldığını söyleyerek de kendi çalışmaları neticesinde darbe beklentisi içinde oldukları anlaşılmaktadır.

Tape No:5001’ 30.06.2008 tarihindesaat 22:30’DA ÖNDER D.  ile yaptığı görüşmede özetle; ………………Önder’in:Yazarım Başkanım dediği, Sinan AYGÜN’ün:Yaz Bir şey yap kaleminden kan damlat dediği, Önder’in:Tamam Başkan,Tamam dediği……….. bu görüşme içeriğinden de şüphelinin ekonomik kirz ve kaos için etkisi altında bulunan gazetecilere ortamı germeleri için yaz bir şey yap kaleminden kan damlat diyerek talimat verdiği anlaşılmıştır.

BEKİR ÖZTÜRK ait dijital verilerde;

Fahri Yurtsever’in Bekir ÖZTÜRK’ e gönderdiği elektronik postadan;

Büyük Hukukçular Birliği ile Kuvvai Milliye derneğinin ilişkisinin bozulma şeklinin hoş olmadığı, A takımı denilen kişilerle toplantı yapılması gerektiği, ‘Ne yapmalı’ konusunda ATO’da Sinan AYGÜN ile toplantı ayarlandığı, Dernek kurulması konusunda Akşam gazetesi yazarı Güler KÖMÜRCÜ’ nün maddi manevi destek verdiği, Güler KÖMÜRCÜ’ nün ön olması durumunda kendisinin yardımcı olacağı, Cemaatleşmek ve öncelikle bir yakın daire oluşturup öyle genişletilmesi gerektiğinin belirtildiği, 

20. 11 Aralık 2006 tarihli E-postanın; Bekir ÖZTÜRK tarafından Güler KÖMÜRCÜ’ ye gönderilen bir e-posta olduğu, söz konusu E-postada dernekleşme konusunda bilgilerin arz edildiği, katkılarından dolayı Güler KÖMÜRCÜ’ ye teşekkür edildiği ve daha çok çalışılacağına dair söz verildiği, ayrıca dernek için bir ofis kiralanması konusunda Sinan Bey (Sinan AYGÜN olduğu değerlendirilen) ile görüşmesi ve kendisinin Ankara’ya tayini konusunda gayrette bulunması için ricada bulunduğu, 

‘Ne yapmalı’ konusunda ATO’da Sinan AYGÜN ilee toplantı ayarlandığı,

Şüpheli Güler KÖMÜRCÜ’ nün  Kuvvai Milliye Derneğini kuran Bekir ÖZTÜRK’ ü yönlendirdiği, Kuvvai Milliye Derneğini kurmak için Bekir ÖZTÜRK’ ün  tayinini Ankaraya yaptırdığı, Güler KÖMÜRCÜ’ nün  bu tayin işi içinde Sinan AYGÜN vasıtasıyla Abdüllatif Şener’i devreye soktuğu, Bekir ÖZTÜRK ile yaptıkları e-mail görüşmesinde, Bekir ÖZTÜRK’ ün benim tayinimi bir kürde yaptırma diyerek kendi ırkçı zihniyetini ortaya koyduğu, Kuvvai Milliye Derneği ile Güler KÖMÜRCÜ’ nün görünüşte alakasının olmamasına rağmen Güler KÖMÜRCÜ’ nün talimatlarına göre Bekir ÖZTÜRK’ ün  hareket ettiği, yine Güler KÖMÜRCÜ’ nün  talimatıyla Kuvvai Milliye Derneği’ni kurduğu, birçok konuda talimatları şüpheli Güler KÖMÜRCÜ’ den aldığı, şüpheli Güler KÖMÜRCÜ hem Veli Küçük hem de Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK ile yaptığı görüşmelerden bu yönlendirmeleri yaptığı, hatta Kuvvai Milliye Derneğinin kurulması için tutulacak ofis yerinin Güler KÖMÜRCÜ tarafından Sinan AYGÜN’ e iletilerek halledilmesini Bekir ÖZTÜRK istediği, şüphelinin Kuvvai Milliye Derneği ile irtibatlı olduğu.

İşçi Partisinde yapılan aramalarda elde edilen dökümanlarda.

Dokümanın son sayfasında, Jeopolitik Dergisi Danışma Kurulu şeklinde yazı ve altında Prof. Dr. Erol MANİSALI, Prof. Dr.Şükrü Sina GÜREL, Prof. Dr.Anıl SEÇEN, Prof. Dr. Alparslan IŞIKLI,  Doç. Dr. İ. Yaşar HACISALİHOĞLU, Doç. Dr. Emin GÜRSES, Y.Doç. Dr. Servet KARABAĞ, Dr. Mehmet ATAY, (E) Korg. Suat İLHAN, (E) Tug. Halil ŞİMŞEK, (E) Amiral Tanju ERDEN, (E) Tug Servet ÇÖMERT, Atilla İLHAN, Saadettin TANTAN, Sinan AYGÜN, Mustafa BAŞOĞLU, Yıldırım KOÇ, Kemal ÖZDEN, Arslan BULUT, Salim SOMÇAĞ, Birol BAŞARAN, Barış DOSTER iletişim Doç. Dr. İ.Yaşar HACISALİHOĞLU GSM:0532 331 57 72, Tel:0212 513 53 92, E-Posta: hacısalihoğlu@superonline.com şeklinde yazıların olduğu doküman olduğu,

*104’dan 107’e kadar Numaralandırılmış Sayfalarda; Talatpaşa Komitesinde yer alan 113 şahsın isim listesinin olduğu, Bu şahıslar arasında, 8. Sırada Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU, 17. Sırada Sinan AYGÜN, 22. Sırada İbrahim BENLİ, 56. Sırada Emin GÜRSES, 58. Sırada Yaşar HACISALİHOĞLU, 60.Sırada Ferid İLSEVER, 95. Sırada Doğu PERİNÇEK isimli şahısların isimlerinin olduğu,

(NUSRET SENEM)

Sinan AYGÜN, Nusret SENEM isimli şahısların el yazması isimlerinin bulunduğu ayrıca KIBRIS Kuzey Irak Hattında Ek Protokol başlığı altında şüphelilerden Ferid İLSEVER, Doğu PERİNÇEK, Kemal ALEMDAROĞLU isimli şahısların adlarının geçtiği 24 kişilik isim listesinin olduğu doküman olduğu,

Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ’ün dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu görüşmeler  

1
Adnan KILIÇARSLAN


41
2
Anet SAHAKYAN 



4
3
Aydın GERGİN 



1
4
Ahmet Hurşit TOLON 


34
5
Bekir ÖZTÜRK



39
6
Doğu PERİNÇEK 



20
7
Emin ŞİRİN




7
8
Erhan GÖKSEL



701
9
Erkut ERSOY




 1
10
Erol MÜTERCİMLER


126
11
Ferit İLSEVER



 1
12
Güler KÖMÜRCÜ



68
13
Hayrullah Mahmut ÖZGÜR 


29
14
İbrahim ŞAHİN 



7
15
Mehmet Şener ERUYGUR 


6
16
Mustafa Ali BALBAY  


18
17
Mustafa Levent GÖKTAŞ


15
18
Orhan TUNÇ




21
19
Sevgi ERENEROL



9
20
Tuncer KILINÇ



  1
21
Ahmet Tuncay ÖZKAN


84
22
Turhan ÇÖMEZ



83
23
Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ 

18
24
Ünal İNANÇ




7
25
Vedat YENERER



26
26
Veli KÜÇÜK 




29
27
Mahir AKKAR



15
28
Neriman AYDIN



1
e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 


Yapılan aramada evinde kendisine ait kasada 2.5 milyon euro para bulunduğu şahsi parası olduğu beyanı üzere paraya savcılığımızın talimatıyla o an için el konulmadığı, şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ün kendisini bir sivil toplum örgütü lideri olarak vasıflandırdığı. daha sonra MASAK mali suçları araştırma komiyonu tarafından yapılan incelemede şüpheli Sinan Aydın AYGÜN vermiş olduğu gelir vergileri mukayese edildiğinde açık bir orantısızlık bulunduğu ve böylesine büyük meblağdaki paranın kasada bulundurulması ticaret mantığı açısından karlı bir iş olmadığı bu sepeple bu paranın terörün finansmanında kullanılma şüphesi taşıdığnın belirtilmesi üzerine nöbetçi mahkemece paraya elkonulması kararı verildiği ve paraya el konulduğu, daha sonra şüpheli tarafından verilen gayri menkul teminatları karşılığında paranın kendisine iade edildiği, mevcut tutanak ve mahkeme kararlarından anlaşılmıştır. Şüphelinin ticaret yaptığını beyan etmesine rağmen parasını bankaya koymayıp evinde kasada saklaması, arama kararından sonra da parayı eşi’nin üzerine bankaya yatırması, paranın ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN faaliyetlerinin finansmanında kullanılmak üzere hazır bulundurduğu sonucuna ulaşılmıştır..


Paranın, elkonulmasını müteakip yatırıldığı bankaca aylık yaklaşık 10.000 euro faiz verilmesinden de bu paranın evin kasasında saklanmasının ticret yapan bir kişinin mantığıyla izahının mümkün bulunmadığı gibi Yapılan aramadan sonra paranın şüpheli Sinan Aydın AYGÜN eşi adına bankaya yatırılması da para hakkındaki şüphelerin artmasına sebep olmuştur. Elde edilen belgelerde şüphelinin örgütsel faaliyet içindeki derneklere yardım yaptığına ilişkin teşekkür mektupları ve yine yardım için şüpheli Sinan Aydın AYGÜN e gidileceğine dair mektuplardan şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ün ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN finansman işlerine yardımcı olduğu, yöneticisi olduğu ATO tesislerini örgütün propagandası için düzenlenen panel ve konuşmalarda kullandırdığı, birçoğunu  tanımadığını iddia ettiği yargılması devam eden örgüt üyelerinden İsmail YILDIZ, Ayşe Asuman ÖZDEMİR, Hayrettin ERTEKİN, Muammer KARABULUT, Kemal KERİNÇSİZ, Güler KÖMÜRCÜ, Hüseyin GÖRÜM Sevgi ERENEROL Veli Küçük Hayrullah Mahmut ÖZGÜR  ve Bekir ÖZTÜRK  ile örgütsel irtibatlarının tesipit edildiği, Kuvvai Milliye Derneği nin dernek bürosunun tutulmasından, dernek başkanı Bekir ÖZTÜRK ün tayin işinin yapılmasına kadar ilgilenip Abdüllatif ŞENER le görüşüp referans olduğu, önceki dosyamızda mevcut e mail görüşmelerinden anlaşılmıştır. 


Yine devam eden soruşturma dosyasından  şüpheliler Ahmet Hurşit TOLON’  İbrahim ÖZCAN, Durmuş Ali ÖZOĞLU, Hasan Atilla UĞUR, Mehmet Şener ERUYGUR, Levent Ersöz Vedat YENERER, Ufuk BÜYÜKÇELEBİ,  Erol MÜTERCİMLER, Mustafa Ali BALBAY, Turan Çömez ve Levent TEMİZ, ile örgütsel irtibatlarının bulunduğu, bilgisayarında yapılan incelemelerde bu kişilerle MSN yoluyla birbirlerine mesajlar attıkları, yukarıda ayrıntıları bulunan E posta iletilerinde tamamen ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları doğrultusunda hazırlanmış yazıların kendi içlerinde birbirilerine gönderildiği,tespit edilmiştir.


Sanık Orhan TUNÇ’u tanımadığını beyan ettiği halde Orhan TUNÇ’ tarafından organize edilen BÜYÜK TÜRKİYE LOBİSİ çalışmalarını inkar etsede hem bilgisayarında Büyük Türkiye lobisiyle alakalı emailin çıkması hem de sanık Orhan TUNÇ’un şüpheli Sinan Aydın AYGÜN eşinin onuruna vereceği yemek organizesi demesi aralarında örgütsel ilişkinin varlığını göstermektedir.


Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ün Kuvayı Milliye Derneği (1919)ne  yardım ettiğini İbrahim Özcan görevlilere söylemiştir.


Emekli Deniz Kuvvetleri Komutanı Oramiral Özden Örnek’in 2003-2005 yılları arasında yazmış olduğu, “anılar” adlı günlüğün yapılan incelenmesinde, 15. ve 342 sayfalarında şüpheli hakkında şu cümleler sarf edilmiştir  14:00 Am - 14:30 Am - ATO Başkanı Sinan Aygün'ün Ziyareti Sinan Aygün, ilginç kişiliği olan bir insan. Bizlere böyle devre devre gelir ve kendi görüşlerini anlatır. Bazen kendisinden iyi bilgiler alırız. Bu kez de biraz ileri giderek konuştu. Ülkenin her yönüyle elden gittiğini, TSK ne zaman bir şeyler yapacağını ve sesini çıkaracağını sordu. “Bütün halk ümidini size bağlamış ama sizden bir kıpırdanma gelmeyince herkesin morali bozuluyor”dedi. Kendisine “bizden önce kıpırdıyacak olan sivil kuruluşlardır. Herkes bileti TSK’ne kesmiş, kimse bir eylem yapmak teşebbüsünde bulunmuyor. Eğer kanaat ülkenin elden gittiği şeklinde ise önce sivil kuruluşlar kıpırdasınlar. Biz hiç birşey yapamayız “ dedim. Bana “ Bunlar iktidar olurken askerden çok korkuyorlardı ama artık askerden korkuları kalmadı, istediklerini yapıyorlar ve çekinmeden yapıyorlar hatta bir numara tamam ondan gerisini düşünmemek lazım diye de konuşuyorlar” dedi. Anlaşılan bu kez gelişi kışkırtmak için. Benden önce Hava Kuvvetleri Komutanına gittiğini söyledi, muhtemelen ona da aynı şekilde konuştu. “Göreceksinz Ali Osman Özmen davası içine Yaşar Paşa’yı da çekecekler. TSK’ni küçük düşürerek yoketmek hedefleri dedi. Sonra “ben tanımam ve eğer bir yolsuzluk yaptıysa cezasını çeksin ama bir eski deniz kuvvetleri komutanını böyle yargılamak hiç de TSK’ne yakışan bir hareket değil”  dedi.  Şeklindeki notlardan şüphelinin Ülkenin Her Yönüyle Elden Gittiğini söyleyerek açıkça askerin darbe yaparak yönetime el koyması için tahrik ettiği anlaşılmaktadır. 

Şüpheliler Ahmet Hurşit Tolonve Mehmet Şener ERUYGUR’da ele geçen Cumhuriyetçi Çalışma Grubu raporlarından “ELDİVEN” ve “DEMİR YUMRUK” başlıklı darbe çalışma slâytlarında hem şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ün isimi hemde ATO olarak yararlanılabilecek kişi ve kurumlar arasında da ismi sayılmaktadır.


Yine şüpheli Sinan Aydın AYGÜN’ün hem Kuvvai Milliye Derneği ile irtibatları hem örgüt içi konuşmalarda örgütün A TAKIMINI oluşturan kişilerden olduğunun belirtilmesi, hem de 2004 yılında Cumhuriyetçi Çalışma Grubu darbe çalışması faaliyetleri içinde önemli yer tutan ve birçok kuvvet komutanı ve ordu komutanının resmi kıyafetlerle katıldığı 3 mart 2004 tarihli “darbe öncesi gözdağı verme provası” olarak değerlendirilen toplantıya ev sahipliğiyapması, diğer delillerle ve özellikle de  mevcut telefon görüşmelerinde ifade edildiği üzere şüphelinin, kendisinin başkanı bulunduğu kuruluşun üyeleri ile özellikle irtibat halinde bulunduğu kitlelere askeri müdahalenin gerekliliği hususunda telkin ve kışkırtmalarda bulunduğu bu hususun Özden Örnek’e ait günlüklerde de yer aldığı, ayrıca “kriz ortamı oluşacak parti kapatılacak, ve yeni bir oluşuma gidilecek” varsayımlarıyla hareket ederek halkı hükümete karşı isyana tahrik ettiği ve yürütme organı yetkisini kullanan partiyi bölmek için değişik kişilerle kulis faaliyetleri yapması ile birlikte ele alındığında, 


Şüpheli Sinan Aydın Aygün’ün ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ içinde üst düzey görevlerde faaliyet gösteren örgüt üyesi olduğu, yürütme organını devirmeye teşebbüs eylemlerine iştirak ettiği, halkı hükümete karşı isyana tahrik ettiği, Terör suçlarının işlenmesinde kulanılmak üzere 2.500.000 Euro fon sağladığı, ve evinde bu amaçla sakladığı, 3713 sayılı kanunun 8/1 mddesi gereğince fon kullanılmamış olsa bile cezalandırılması ve gerekçe ile zor alımının gerektiği anlaşılmış olmakla,  belirtilen eylemleri gereğince TCK’nun  311/1, 312/1 313/1 314/2, 3713 sayılı Kanunun 8/1(2.cümle), 5, TCK’nun 53,55/1,  58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

7- Şüpheli İlker GÜVEN

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı 

1942 yılında İstanbul’da doğduğunu,1986 yılında amiral olduğunu, 2 yıl Karamürsel Eğitim Komutanlığı görevinde bulunduktan sonra kadrosuzluk nedeniyle 1993 yılında emekli olduğunu, Emekli olduktan sonra Fenerbahçe kulübünde altı ay süreyle Genel Müdürlük yaptığını, Bülent ECEVİT’in Başbakan olduğu dönemde DSP’nin İstanbul İl Genel Meclisi üyeliğinde beş yıl görev yaptığını, Halen Beykent Üniversitesinde önce Stratejik Araştırmalar Merkezinde, daha sonra Atatürk İlkeleri ve İnkılâp Tarihi Araştırma ve Uygulama Merkezinde üyelik görevinin bulunduğunu,1994–1998 tarihleri arasında 3-4 yıl kadar Mason Derneğine üyeliği olduğunu, O tarihten bugüne kadar da herhangi bir ilişkisinin bulunmadığını, Büyük Kulüp’e 1994 tarihinden itibaren üyeliği olduğunu, Ancak hiçbir toplantısına gitmediğini, Sadece sosyal imkânlarından faydalandığını, Yeniden Müdafa-i Hukuk Hareketi Derneğinin kurucu üyesi olduğunu, Üyeliğinin 6–7 ay kadar sürdüğünü, Ancak daha sonra ayrıldığını 

Atatürkçü Düşünce Derneği’ne geçen sene üye olduğunu, Mehmet Şener ERUYGUR’un dernek başkanı olmasına müteakip eski görev arkadaşı olduğu için kendisine derneğe üye olmasını söylediğini, Şahsını da Kadıköy Şubesine üye olduğunu, Bugüne kadar 2-3 kez Kadıköy Şubesinde konferans verdiğini,

Mehmet Şener ERUYGUR ile 1988 yılında görev amaçlı tanıştığını, arkadaşlıklarının devam ettiğini, Beykent Üniversitesindeki Atatürk İlkeleri ve İnkılâp Tarihi Araştırma ve Uygulama Merkezinde Şener ERUYGUR’un da görevli olduğunu, Şener ERGUYGUR’un emekli olması ve ADD Başkanı olmasından sonra irtibatlarının arttığını,

Ahmet Hurşit TOLON ile 1979 yılında ataşelik için Ankara’da düzenlenen istihbarat kursunda tanıdığını, başka herhangi bir birlikteliğinin bulunmadığını,

Birol BAŞARAN’ ı ise ADD Kadıköy Şube binasını derneğe armağan eden kişi olarak tanıdığını, Ulusal Sanayi ve İş Adamları Derneği’nin düzenlemiş olduğu bir yemeğe Mehmet Şener ERUYGUR’un yerine gittiğini ve kendisini burada gördüğünü, Hatta orada merhabalaşma ve Hoş geldin haricinde özel bir görüşmesinin olmadığını, Sinan Aydın AYGÜN’ ü basından tanımakta olduğunu,

Erol MÜTERCİMLER’ i Türkiye Emekli Subaylar Derneğinin Harbiye Deniz Müzesi’nde ki bir panelinde, panelist olarak tanıdığını, Orada sadece tebrik amaçlı bir görüşmesinin olduğunu, Başka bir irtibatının bulunmadığını, 


Güler KÖMÜRCÜ’ nün Akşam gazetesindeki bir iki makalesini okuduğunu, Onu da bir arkadaşının tavsiye üzerine okuduğunu, Herhangi bir irtibatı ve diyalogu olmadığını,

 Doğu PERİNÇEK ve İlhan SELÇUK’ u basından tanıdığı, yazılarını okuduğu,

Atatürkçü Düşünce Derneğine bir yıldır üyeliğinin bulunduğunu, Son Genel Kurul Toplantısına katıldığını ve Bilim ile ilgili birimde üye olarak isminin yazılı olduğunu, Atatürk İlkeleri ve Laiklik üzerine ADD Kadıköy Şubesinde iki defa konferans verdiğini, Başka herhangi bir irtibatının bulunmadığını,

Mehmet Şener ERUYGUR’ un ADD Genel Başkanı olma süreci hakkında sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; Mehmet Şener ERUYGUR’ un Genel Başkan sürecini ve sebebini tam olarak bilmediğini, Ancak Şener ERUYGUR Atatürk’ü seven ve Atatürkçü düşünceye sahip birisi olduğu için derneğin Genel Başkanlığına davet edildiğini, seçimi kazanıp kazanmayacağını bilmediğini ancak davete icabet ettiğini ve seçimi kazanarak Genel Başkan olduğunu anlattığını, Ancak kimin ne şekilde davet ettiğini bilmediğini, 

Zaman zaman Âdem Ç. ve Rektör Cuma B. ile beraber bir araya gelerek üniversite hakkında karşılıklı bilgi alışverişinde bulunduklarını, Bu toplantılardan önce kendisi, Ferman DEMİRKOL ve Şener ERUYGUR bir araya geldiklerini, bir nevi danışmanlık mahiyetinde rektör ve heyet başkanı Adem Ç. ile yapacakları toplantıda bir fikir birliği içerisinde olmak için bir araya geldiklerini,

Profesör İsa E.’nin Beykent Üniversitenin kontenjan artırımı ve bilgisayar ile uzaktan eğitim konusu için izin ile ilgili Şener ERUYGUR’un görüştüğü kişi olduğunu, İsa E. Şener Paşaya işle ilgileneceğini, gerekli denetlemeleri yaparak bu konuda karar vereceklerine söylemesine rağmen herhangi bir işlem yapmadığı için şahıs hakkında böyle bir görüşme yaptıklarını, İsa E. YÖK Bakan Yardımcılığı görevinden ayrıldıktan sonra YÖK’te görevli Ferman Hocanın tanıdığı bir kişinin üniversitenin taleplerinin yerine getirdiğini,

Ahmet Zihni N.nin emekli albay olduğunu, sosyal aktivite olarak bir araya geldiği grubun bir nevi sekretaryalığını yapan kişi olduğu

 “----TLAR GRUBU” ise Fenerbahçe Dostlar grubu olduğunu, Bu grubun herhangi bir resmiyeti olmadığını, Bir iki defa Şener ERUYGUR’un da sohbetlerine katıldığını, 

LIONS Kulübünün daveti üzerine KONFERANS verdiğini” 

Mustafa Y.’ın Uludağ Üniversitesi rektörü olduğunu, Ayrıca ADD Yönetim kurulu üyesi ve Başkan Yardımcısı olduğunu, Kendisinin çok eski dostu olduğunu ve ailece görüştüklerini,

Fenerbahçe Dostlar Kulübü olarak Haftada bir genellikle Salı günleri toplandıklarını, özellikle kış mevsiminde bir araya geldiklerini, Kültürel bir faaliyet olduğunu, Sadece insanların sohbet, muhabbet etmek için bir araya geldiği,

Ertuğrul Zeki Ö.’nün isimli şahsın Atatürk Tarih ve Araştırma Merkezi’nin sahibi olduğunu, 

Cumartesi Dostları başlıklı isim, telefon ve e-mail adreslerinin bulunduğu listeyle alakalı olarak sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; Fenerbahçe Dostlar Kulübü gibi, ancak tasavvuf felsefesi üzerine sohbetlerin yapıldığı bir grup olduğunu, 15 günde bir cumartesi günleri Marmara Yelken lokalinde toplandıkları Uzun zamandır da oraya da gitmediğini,  

    Savcılık beyanı

Dosyada mevcut telefon görüşmelerinin hepsinin kendisine ait olduğunu, Emniyette gerekli açıklamaları yaptığını, 1993 yılında tuğamirallikten emekli olduğunu, Şu anda Beykent Üniversitesinde Atatürk İlkeleri ve İnkılâpları araştırma ve uygulama merkezinde öğretim üyesi statüsünde görevli olduğunu, 

DCP, Demokratik Cumhuriyet Platformu olduğunu başkanının TARHAN E. olduğunu, i ADD (Atatürkçü Düşünce Derneği)' nin üyesi olduğunu ayrıca Bilgi ve Danışma Kuruluna seçildiğini fakat henüz başlamadığını, 

Ergenekon terör örgütünü bilmediğini, Bu örgüt ile hiç bir alakasının bulunmadığını,

Kendisinde elde edilen "İç İstihbarat Raporu" başlıklı Genel Kurmay Başkanlığına ait 1999 yılına ait muhtelif gizli raporları 1999 yılında Harp Akademisinde seminer vermek için o dönem görevli olan 1 Ordu Komutanı ÇETİN D. Paşadan rica ettiğini, bunları verdiği konferanslarda kullandığını, Başka bir yerde kullanmadığını, evinde kaldığını,

Diğer el yazısı notların kendisine ait olduğunu, tasavvuf derslerine ait notlar olduğunu,  

Kardeşlik Zinciri 2 yazılı belgenin tasavvuf felsefesi toplantısına katılanların telefonları ile birbirlerine haberleşme imkânı sağlayan bir telefon zinciridir olduğunu,

TURAN ÇÖMEZ ile ASAV' da vermiş olduğu bir konferansta tanıştığını, YAŞAR HACISALİHOĞLU' nu konferans ve panellerden tanıdığını,

Devletin Yeniden Yapılanması üzerine isimli belgenin kendisinde çıkmadığını ilk defa burada duyduğunu,

"USİAD Sayın KEMAL Ö."  isimli belgenin kendisinde çıkmadığını ilk defa burada gördüğünü,

Telefon görüşmelerinde geçen (6411) numaralı tapede 3 tane fay hattı var, Ekonomik fay hattı, dinci-siyasal fay hattı, kürt-bölücü fay hattı. Bunlar hareketli faylardır. Kesiştiği noktada büyük bir deprem olur, hepimiz bu ülkede depremin altından zor kalkarız dediği şeklindeki telefon görüşmesi hakkında sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; Orada asıl böyle bir sallantı olursa ülkede karışıklık çıkabileceğini ima ettiğini, Aynı konuşmada ÜNAL YALTIRAK' ın "yaa ordusundan ümit kesmek ne demek bir şeyin" demesi üzerine şüphelinin "yok yok ben ümit varım, aşağılarda her halde bir şey var" şeklindeki konuşmasından kasıt ordunun içindeki genç subaylar değil normal toplumdaki genç nüfusu kastettiğini, Onların gelişi ile ülkeye faydalı olacaklarını kastettiğini, Darbe beklentisi kastı ile asla söylemediğini, 

Birol BAŞARAN' ın ADD'de de yapmış olduğu medyaya da yansıyan toplantısına katıldığını, Orada hukuk dışına çıkılması konusunun işlenmediğini, Ancak herkes alkışladığı için kendisinin de alkışladığını, ŞENER Paşa ile bu konuda yapmış olduğu görüşmede ŞENER paşa kendisinin alkışlaması ile kendisinin alkışlamasının farklı olduğunu, Şener ERUYGUR alkışladığında darbeci olarak algılanacağını söylediğini,

MUSTAFA Y.’ın Uludağ üniversitesi rektörü olduğunu, MUSTAFA Y.' a samimiyetten Şener ERUYGUR Paşanın danışmanı olduğunu söylediğini, aslında böyle bir durum olmadığını, 

6421 numaralı tape de; "Ergenekon, mergenekon onu suçluyorlar hani darbeci marbeci diye, başına bir şey gelir mi?" şeklindeki görüşmeyle alakalı sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; ŞENER Paşanın endişeleri olduğunu, kendisinin de ona yardımcı olmak için İSLAM denilen medyuma bu konuyu sorduğunu, Kendisinin cinlerle de alakası olduğunu bildiğini, 

İstanbul' daki Şener ERUYGUR' un katıldığı toplantı ve panellerin bir kısmına katıldığını, kendisini çağırdığında gittiğini, 

Nihat GENÇ’ in Ankara' da gazeteci olduğunu, Yavuz IŞIKLAR’ ın film yönetmeni olduğunu, Onun arkadaşı olduğu için Nihat GENÇ ile kendisini tanıştırmak istediğini, fakat tanışmadığını, Yavuz IŞIKLAR ile bu konuda görüştüğünü,

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmadığını kendisine gösterilen USİAD ve ADD isimli belgelerin kendisinden çıkmadığını, Zaten bu belgelerin Doğu PERİNÇEK' den çıktığı kendisinin ne düşündüğüne yönelik emniyette soru yöneltildiğini,

    Sorgu beyanı 

Hasan Atilla UĞUR diye birisini tanımadığını, Atatürkçü düşünce derneğinin üyesi olduğunu, ADD hakkında bana bir kısım şüphelilerin ev aramasında ele geçen dokümanlar arasındaki değerlendirme ile ilgili bugüne kadar hiçbir şey duymadığını, ADD’ nin Uluslararası istihbarat örgütleri ile bir ilgisinin olamayacağını, böyle bir resmi raporunda olduğunu sanmadığını, kendisine okunan 12.02.2008 saat 17.24’de geçen telefon görüşmesini Ekonominin şu anda sallantıda olduğunu ifade etmek için yapıldığı şeklinde yorumlamak gerektiğini, emekli olduktan sonra Harp akademilerinde vereceği bir konferans için Genelkurmaydan bazı referans kaynaklar talep ettiğini bu kaynakların kendisine gönderildiğini, rutin bir uygulama olduğunu, bir konuşmada geçen Ak Para – Kara para ile ilgili ifadelerin kendisinin yardımcı olmasının istendiği para konusunda duyduğu endişeden dolayı olduğunu, zaten eğer bu para problemsiz ise kendi hesabı üzerinden işlem yapılabileceğini söylediğini, İslam Akar adlı zaman zaman görüştüğü kişinin Astrolog olduğunu kendisinin yaptığı tüm konuşmalarda özellikle vurgu yaptığı hususun Anayasaya ve bu düzene bağlılık hususu olduğunu, böyle bir suçla suçlanmayı bu yüzden sindiremediğini,

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

01.07.2008 günü İlker GÜVEN’ in ilimiz Ümraniye ilçesi Çakmak Mahallesi Tavukçuoğlu Caddesi No:32 Ağaoğlu My city C1 Blok D:27 sayılı ikametinde yapılan aramalarda el konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

01- El yazısı ile yazılmış 29 adet not kâğıdı içerisinde 19.08.2006 tarihli “İlhan SELÇUK Bilimsel Devrim ve Kemalizm Kemalist Devrim” başlıklı yazıda; “Sanayileşmemiş bir İslam ülkesinde bilimsel devrimin ürettiği aydınlanma felsefe ve fikirlerini, devlet ve toplumda yaşam düzenine dönüştürmenin adıdır, Kemalizm. Türkiye tehdit altında bilimsel devrimi çoktan gerçekleştirmiş batı emperyalizmi ile aydınlanmanın dışında kalmış İslam dünyası arasında sıkışan Kemalist devrimin kazanımlarının yok edilmesi tehdididir.” yazdığı, 

02- “Op.Dr. Turhan ÇÖMEZ, Prof. Dr. Ümit ÖZDAĞ, Prof. Dr. Cuma BAYAT” isimli şahıslara ait kartvizitler,

03- El yazısı ile yazılmış 74 adet not kâğıtlarında, ilk sayfalarda Abdullah GÜL ve Recep Tayyip ERDOĞAN hakkındaki davalardan, basına verdiği demeçlerden, türban konusundaki beyanlarından bahsedildiği, (22) numaralı not kâğıdında; “YAPILACAK İLK İŞ” başlığı altında, “ABD ve AB’nin en büyük işbirlikçisi AKP’den kurtulmaktır. Sonra; “Küresel ekonomik entegrasyonu kaldırmak” “IMF, Dünya Bankası, AB, Gümrük Birliği ve dış finans kurumlarına olan bağımlılıktan kurtulmak” “Küresel sistem içindeki yine bu ülkelerle eşit koşullarda serbest ticaret antlaşmaları yapmak. Bir anlamda bu sistemde Fransa, Almanya, İngiltere, Yunanistan Ulasal çıkarlarını nasıl koruyorsa biz de Atatürk dönemindeki gibi korumalıyız.” “Yeraltı ve yer üstü stratejik varlıklarımızı ulusal çıkarlarımız doğrultusunda tekrar kontrol atlına almamız gerekir.” “Ekonomik bağımsızlığımızı kazandığımız zaman tam olarak kaybetmediğimiz ve direndiğimiz politik bağımsızlığımıza kavuşmak daha kolay olacaktır.” 

Yazdığı, (30) numaralı not kağıdında; “Neler oluyor? – İrtica” başlığı altında, “Şeker Bayramının 1. günü Mudanya İlçe Müftüsü Nizamettin DOĞAN’ın İlçe camilerinde okunun hutbesi: “Anne, eş ve kızınızdan başkasıyla tokalaşıp öpüşmeniz caiz değildir. Bunu yaparsanız nikâhınız düşer” diyor…” “İst./Bağcılar’da bir Belediye Bşk. Kadınlar için ayrı park yapılacağını açıklıyor.” 

“Almanya/Maınz Başkonsolosu Yrd. Yalman OKAN Melami Tarikatından olduğunu açıklamış ve çevresindekileri de davet ederek, zikir yapmış?...” 

“MSB Vecdi G., Sanayi ve Tic. Bak. Ali C., Adalet Bak. Cemil Ç ve AKP Gn. Bşk. Yrd. Genel Başkan Yrd. Necati Ç. bayramda Alanya’da tekne turu yapmışlar. Gezide; erkekler teknenin üst katında, kadınlar ve çocuklar alt katında oturmuşlar. 7 saatlik geziden önce teknedeki alkollü içkiler kaldırılmış. Bikini turist kız fotoğrafları gazete ile örtülmüş. Kadınlar bölümünde kadın garsonlar hizmet etmiş.” Şeklinde özel hayata ilişkin kişisel verilerin bulunduğu.

(34) numaralı not kâğıdında; “MİT: ULUS – DEVLETE YÖNELEN TEHDİT?” “(İyi algılanmalı) (Doğru analiz edilmeli) (Uygun vasıtalarla karşı konulmalı) diyor” “EN BÜYÜK TEHTİD DEVLETİ YÖNETEN KİŞİ VE KİŞİLERDEN GELMEKTEDİR.” 

(35) numaralı not kağıdında; “ACİLEN AKP’DEN KURTULUP, ATATÜRKÇÜ BİR YÖNETİMLE ULUSAL ÇIKARLARIMIZ DOĞRULTUSUNDA; ÖNCE KUZEY IRAK’A AMBARGO, SONRA SINIR DÜZENLEMESİNİ DE İÇEREN ASKERİ HRK!..” “MİLLETİ/BİRLİK VE BERABERLİK İÇİN UYANDIRACAK YEGANE EYLEM OLUR…?” Şeklindeki notların genelde ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN  örgütsel dokümanlarında kullanılan örgütsel içerikli söylemler olduğu anlaşılmaktadır.

04/01- Fenerbahçe Dostlar Kulübü başlıklı 49 kişinin isim ve telefon listesi,

04/02- Ellıbeslıler Iletışım Organizasyon başlıklı 71 kişinin isim ve telefon listesi, 

04/03- Amiraller Kamarası 1–2 başlıklı 3 sayfa isim ve telefon listesi,

04/04- 15.11.2002 tarihinde Yeniden Müdafaa-i Hukuk Derneği Başkanlığına hitaben İlker’in yazıp imzaladığı yazıda; “Kutsal bir amaç için kurulan ve olanakların ölçüsünde hizmet etmeyi zevk edindiğim, Yeniden Müdafa-i Hukuk Harekit Derneğinden; yönetim usul ve anlayışı ile uyum sağlamama imkânı olmadığından, görevlerimden ve dernek üyeliğimden affedilmemi saygılarımla arz ederim.” Yazdığı, 

05- Yeniden Müdafaa-i Hukuk Hareketi Derneği Başkanı Ertuğrul Zeki Ö.’nin İlker GÜVEN’E hitaben yazdığı yazı, Dernek Kuruluş bildirisi, Yeniden Müdafaa-i Hukuk Hareketi Telefon Zincirini gösterir yazı,

06- 3 sayfalık Tuncay ÖZKAN’IN kaleme aldığı suçluyorum Sayın Başbakan Müsterihim beni yanıltmadınız ile başlayan Başbakan’ı eleştiren yazı,

07- 1 sayfa İstiklal Marşı’nın değiştirilmiş hali ile yazılmış yazı,

08- 10 sayfa Ulusal Çıkar ve ulusal Güç ilişkileri başlıklı 10 sayfalık yazısı ilk sayfasında; Doktrin, Kuvvet, Güç tanımların yapıldığı, 

2. sayfasında; Milli Güç, ulusal Güç unsurları, ekonomik Güç, Psiko-Sosyal ve Kültürel Güç, Coğrafi Güç tanımlarının yapıldığı, 

3. sayfasında; Bilim ve teknolojik güç askeri güç, Milli (Ulusal) Menfaat (Çıkar), Ulusal Çıkarın Özellikleri başlıklı yazıların olduğu, 

4. sayfasında Bu esaslara göre Ulusal Çıkarlarımız Neler Olabilir (Bunlar anlaşılabilir ve açık yani tasnif dışı bilgilerdir) başlıklı yazı olduğu, 

5. ve 6. sayfasında Milli (Ulusal) Hedefler, Ulusal Çıkar Sağlayabilecek Ulusal Hedeflerimiz Neler Olabilir başlıklı yazılar olduğu, 

7. sayfasında: Hasım Ülkelerin Ulusal Hedefleri başlıklı yazı olduğu, 

8. sayfasında Milli (Ulusal) Siyaset Politika, Özellikleri, Ulusal Siyasetin Bölümleri  başlıklı yazı olduğu, 

9. sayfasında; Ulusal Askeri Siyaset, Ulusal Strateji, Özellkleri başlıklı yazılar olduğu, 

10. sayfasında; Ulusal Çıkar, Ulusal Hedefler, ulusal Siyaset, Ulusal Strateji ve Ulusal Güç İlişkileri, Strateji başlıklı yazıların olduğu tespit edilmiştir.

09- 1 sayfa Hür ve Kabil Edilmiş Masonlar BÜYÜK LOCASI başlıklı 15.06.1996 tescil tarihli İlker GÜVEN’e ait, Önder Ö.’in imzaladığı Diploma,

10- 3 sayfa Kardeşlik Zinciri başlıklı isim, adres ve telefon numaralarının bulunduğu yazı,

11- Bonn Grubu başlıklı içinde; 1 sayfa isim ve telefon listesi, 1 sayfa İlker’in biyografisi, 1 sayfa Museviliğini Yolu başlıklı yazı, 2 sayfa Amirallerin Bilgi Listesi başlıklı liste, 1 sayfa Sayın Amiralim başlıklı yazı,

12- 2 sayfa emekli Onbaşı ÖZER’in “Sevgili Yaşar Paşam” başlıklı, “…uzun lafın kısası ihtilal Türkiye' yi 25 yıl şeriat 250 yıl geriye götürür TERCİH SİZİN” ile biten yazdığı olduğu,

13- 4 sayfa Sevgili İlker GÜVEN Güney Muh:. L:’sı Kurucu Üyesi başlıklı yazı,

14- Cumartesi Dostları başlıklı isim, telefon ve e-mail adreslerinin bulunduğu yazı,

15- 2 sayfa el yazısı ile yazılmış “KIBRIS İNGİLİZ’E BIRAKILDI”, “DAMAT FERİT, TÜRK’Ü AŞAĞILAYAN İNGİLİZ SEFİRİNİ VE MAKAMINDA KABUL EDEREK YARALI İNGİLİZ ASKERLERİ İÇİN ÜZÜNTÜ VE GEÇMİŞ OLSUN DİLEKLERİNİ SUNDU”, 

“KIBRIS DENKTAŞ’TAN ALINIP SATILIK TALAT’A BIRAKILDI”, 

“ATATÜRKÇÜLERİN DURUMA EL KOYARAK ESKİLERİN TASFİYESİ VE YENİ NESİLLERİN ATATÜRK DEVRİMLERİNE SAHİP ÇIKACAK ŞEKİLDE YETİŞMELERİNE KADAR İKTİDARDA UZUN SÜRE KALMALARI ŞARTTIR…” 

3 sayfa “Sayın Eyüp Kaymakamım” başlıklı yazıda İlker’in hayat hikayesinin anlatıldığı, neden DSP’yi seçtiği içerikli yazı olduğu,

16- Arkalı önlü 1 sayfa bazı siyasi liderle çeşitli hakaretlerin bulunduğu kağıdı olduğu,

17- 23 adet el yazısı ile yazılmış “Rus Ortodoks Patriği başlıklı alt tarafında 30.11.2006 Güler KÖMÜRCÜ ibareli not kâğıdında 300 milyon Rus Ortodoksun Patriği “Patrik 2. Alexiey Türkiye resmen davet edebilir” Zira Bartholomeos Rus Kilise kapsayacak şekilde ekümenik sıfatını kullanmak istiyor” diye devam eden, “30.11.2006 Güler KÖMÜRCÜ”  ile biten Fenerbahçe logolu not kağıdı, 

17/02- “HİÇBİR ŞEY BİRDEN OLMADI” başlıklı, “ÖNCE EZANI ARAPÇAYA ÇEVİRDİLER… DİNLEDİNİZ!” “SONRA SİZ İSTERSENİZ HİLAFETİ BİLE GETİRİRSİNİZ DEDİLER…” “DEMOKRASİ SANDINIZ!” “SONRA ÇIĞ GİBİ İMAM HATİP OKULLARI AÇILDI…” “DİN DERSLERİ ANAYASAL ZORUNLULUK OLDU. KABULLENDİNİZ!” “TESETTÜR ARTTI, CAMİ SAYISI OKULLARI GEÇTİ, İNAN ÖZGÜRLÜĞÜ SAYDINIZ!” “DAHA SONRA BİLİM ADAMI VE YAZARLARI VURDULAR, ŞAİRLERİ, NASÇILARI YAKTILAR, KİMİN YAPTIĞINI DÜŞÜNÜP DURDUNUZ!” “EN SONUNUNDA KAPINIZI ÇALACAKLAR, SİZE; KENDİNİZDEN BAŞKA, YARDIM EDECEK KİMSE KALMAYACAK!?...” “NOT: TAKİYYECİ, DİNCİ AKP İKTİDARINA DUR!” “EDEBİYATÇILAR DERNEĞİNİN MADIMAK KATLİYAMINI ANLATAN KİTABININ ARKA SAYFASINDAN ALINMIŞ.” “İLHAN SELÇUK 26.11.2006” yazılı not kağıdı olduğu, 

18- Gazeteci Güler KÖMÜRCÜ’nün 14 Mart 2006 günü yazınında aralarında bulunduğu internet çıktıları ve arka sayfasında elle yazılmış (5) sayfa yazı olduğu, 

19- 28 adet el yazısı ile yazılmış not kâğıtlarından, 1 sayfasında; “Yönetimin Yenilenmesi md.40 Türkiye’de Coğrafi Şartlar, Sosyal ve Ekonomik ilişkileri göz önüne alınarak 15–20 bölge yönetimi oluşturulur” başlıklı, “İç sınırlar çizerek bölgeler oluşturmak Özellikle Güneydoğuda Üniter Devlet Tavizi Çağrıştırır mı, İçe kapanmalara yol açar mı Yani kaynaşma yerine kamplaşmayı arttırır mı” yazdığı, 4. sayfasında; “Doç. Dr. Nihal İ. başlıklı ve Prof. Dr. Mitoslar” başlıklı “İbadethaneler, dernek ve vakıflara devredilecek, Gün Işığında Yönetim Yasası” diye biten not kağıdının olduğu, 5. sayfasında “Konuşmacılar: Tarhan E., Prf. Şener A., Prf. İlter T., Doç. Fazıl S., Ali B.” isimlerinin yazılı olduğu, 5. 6. ve 7. sayfalarda Tarhan E., Prf. Şener A., Prf. İlter T., Doç. Fazıl S., Ali B. isimli şahısların konuşmalarından alınmış notlar olduğu, 8. sayfasında, “Doç.Dr. Mete T.” başlığı altında alınmış notlar olduğu, 9. sayfasında; “Doç. Dr. Aydın U., Taha A., Doç. Dr. Fazıl S., Doç. Dr. Mete T., Ruşen Ç.” isimlerinin altında alınmış notlar olduğu, Taha A. ve Ruşen Ç.’ın düşünce ve görüşlerinin bulunduğu, 10. sayfasında Yrd. Doç.Dr. Ferhat K., Prf. Nevzat Y., Doç. Dr. Aydın U., Orhan K., Güneydoğu ve Kürt Sorunu başlığı altında alınmış notlar olduğunu, 13. sayfasında “Necati D. (gazeteci), (Bşk.) Çetin H., Prof. Dr. Taner B.” isimlerinin altında Necati D. ve Taner B.’un görüşlerinin bulunduğu, 15. sayfasında “Şükran SONER ve Kemal K.’nun” görüşlerinin yazılı olduğu, 19. sayfasında; “20.12.2003, 03.01.2004, 17.01.2004” tarihli notların olduğu ve tasavvuftan bahsettiği, 24. sayfasında “1-T.S.K, A.B karşıt göstermek, 2- Komşulara göre ordu güçlenmelidir” başlıklı, “Varlığın Şekilsiz hali Allah’tır” başlıklı 20.11.2004 tarihli yazı olduğu ve son sayfasında “Türk Kimliği?” başlıklı yazı olduğu, 

20- Çeşitli tarihlere ait (1999-2000) GİZLİ ibareli çok sayıda İç İstihbarat Formu başlıklı yazıların olduğu, içeriğinde PKK ve irtica vs. konulu bilgilerinin bulunduğu,

21- (1) adet el yazısı ile yazılmış, “Demokrasi bir ülkenin ulusal gelirini açık rejime paylaşım özgürlüğünün düzenidir İ. SELÇUK” içerikli not kâğıdı olduğu,

22- El yazısı ile yazılmış not kâğıtların 19. sayfasında “TBMM NİN YAPISI” başlığının altında “ 1) MECLİSE TERÖR ÖRGÜTÜ GİRMİŞTİR. 2) MECLİSE TARİKAT ÖRGÜTÜ VE ŞERİAT SAVUNUCULARI DA GİRMİŞTİR. – BÖYLECE TÜRKİYE’NİN ÜNİTER YAPISINI BÖLÜCÜLER, - LAİK DÜZENİNİ DE ŞERİATÇILAR; EL BİRLİĞİ İLE DEĞİŞTİRMEYE ÇALIŞIYORLAR, TBMM’ Yİ AÇARSAK. TÜRKİYE BÖLÜCÜ MÜSLÜMAN MECLİSİ DEMEK YANLIŞ OLMAZ.” Yazdığı,

23- (1) adet Yeniden Müdafaa-İ Hukuk Hareketi Derneği üye kartı,

24- (1) sayfa el yazısı ile yazılmış kağıtta “SÖKE İCRA TETKİK MERCİİ HAKİMLİĞİ DOSYA NO: 2000/270 Hukuk”  başlığı ile başlayan, “DOSYA YARGITAY 12.NCİ HUKUK DAİRESİNDE; İSTEĞİMİZ : İCRA HAKİMLİĞİNİN KARARININ ONANMASI” “YARGITAY 12.NCİ HUKUK DAİRESİ 2001/14477 ESAS SAYILI DOSYA” ibaresi bulunan belgenin olduğu

Şüpheli İlker GÜVEN’de elde edilen Arkalı önlü 1 sayfa “Yavşak Mesut şerefsiz yavşak Mesut, hıyarın tekisin sen, idaren iyiydi de bunalıp kaçtın neden? Çünkü… Çıkamadı, fazla dayanamadı. Yalanla palavrayla tekrar gelmek muradın, lakin millet yutmuyor. Karşımda yok ki … yüzsüz yandaşlarım yüz defa … Lanetle anılıyor başta olduğum… Hırsızlıklar ortada sen durmadan laf çevir, geri zekalı herif, anlaşılmaz dediğini, anlaşılan tek yönün her gün bir bok yediğini” diye ilk sayfasının bittiği sayfanın alt tarafında “Atilla” ibareli yazı, ikinci sayfasında “Hüsamettin C.’un dul karısı ölüm döşeğindeki Deniz B.’a, Mesut Y.’ın Necmettin E.’ın ve Ecevit’in cenaze törenini de katledildiğini haber vermedikçe Türkiye rahat yüzü görmeyecek” ile biten not kağıdı olduğu

c-Telefon Görüşmeleri

Tape no:6385’ de 30.12.2007 günü saat 21.08’de Ferman D. ile yaptığı görüşmede özetle; Ferman D.’ nin “…dedim ki hem Şener paşam hem de sizi bir arayım” dediği, ,İlker’in “Şener paşa geldi İstanbulda evinde evde şu anda konuştuk” “Geldi biraz evvel konuştuk kendisiyle evinden” dediği, Ferman’ın “…Rektör bey Amerika’da” dediği, ,İlker’in “Diyorum ki çarşamba veya perşembe gene bir araya gelelim” “İşte Şener Paşada söylüyodu” “İsa isme nasıl kaydı, eşekoğlu eşek demi” “Demin onu konuştuk Şener paşayla bir senedir uğraştı dedim bu eşekoğlu eşeğin yaptığına bak yav” dediği, Ferman’ın “Tabi yav ahlaksız paşam paşam inanki saygı yok sevgi yok koca devletin Genelkurmay” dediği, ,İlker’in “ama Şener’ de geç anladı birader” dediği, Ferman’ın ise “Çok geç anladı ama en iyi anlayan zamanında bendim o hatırlıyorsa bir toplantıda Şener paşa birazda bozulmuştu ama ben bozulmaya bakmıyorum ki ben bildiğime ve tanıdığıma bakıyorum” “Demi dolayısıyla Şener paşa sonradan anladı ki ha ben ne demek istiyorum ben ne demek istiyorum ahlaksız devlete böyle Jandarma Genel Komutanlığı yapmış bir adamı istismar edip aptal yerine kullanmaya çalışır” dediği, ,İlker’in BIRAK YAV ŞİMDİ ADEM BEY TUTSA BU YENİ YÖK BAŞKANIYLA İRTİBAT KURSA İŞİNİ ÇÖZER” dediği, Ferman’ın “BENİM YAKINIM YÖK ÜYESİDE YAKINIM BU ADAMA KARŞI” “BUNUN ÜZERİNDE ETKİLİ OLUR BU CAHİLİN BİRİ””Kovulur kovulur ama isterse ha problem o onu ciddiye almıyor” dediği, şüphelinin ise “Neyse onu sen Şenere söyle” dediği 

Tape no:6387’ de 31.12.2007 günü saat 14.09’da Ahmet Zihni N. ye gönderdiği mesajda;“----TLAR GRUBU YENİ YILINIZI KUTLAR 8 OCAKTA ÖĞLE YEMEĞİNE DAVET EDER”

Tape No:6389 da kayıtlı 01.01.2008 saat:19.09 da M.Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;… İlker’in: Perşembe Selman da gelecek mi dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Valla Selman'da istiyorsan gelsin o nereye gelecek nasıl ayarlayacaksın  dediği, , İlker’in: Bilmiyorum yani nasıl isterseniz hani, İstiyorsanız ikimiz görüşürüz istiyorsanız hocayıda oda istiyodu hani bir araya gelelim, GENEL BİR DEĞERLENDİRME YAPALIM dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Evet evet olabilir olabilirde bu nereye istiyorsan bakında bi görüş o zaman onunla orda buluşuruz dediği, İlker’in: Şey Cuma Rektör Amerikaya gitti dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Ha Amerikadaymış o ha evet  dediği, İlker’in: Daha gelmedi herhalde yahut onunla haftaya da görüş...dediği, , M.Şener ERUYGUR’UN: Nasıl istiyorsan organize et bana haber ver olur mu dediği, İlker’in: Tamam o zaman perşembe günü konuşuruz, Daha olmazsa karşıya geçeriz dimi eğer Rektör gelmişse dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Rektör daha herhalde daha bilemiyorum ki gelmiş midir dediği, , İlker’in: O zaman biz buluşuruz Ferman hocaya haftaya buluşuruz dediği; M.Şener ERUYGUR’UN: Tabi sen nasıl istiyorsan artık Organize et dediği,…

Tape No:6390 da kayıtlı 01.01.2008 saat:19.49 da F.K.ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;… FK: Evet Şener paşamla dün görüştük biz , Evelsi akşam dediği, İlker’in: Ne zaman nerde buluşalım konuşalım dediği, , FK: Rektör gelmedi biz bir araya gelelim Rektörü de yarin arayacam ayın üçünde gelecek rektör dediği, İlker’in: Üçündemi geliyor, O zaman onlan buluşacağımız bir tarihte haftaya bence bir araya gelsek anladın mı  dediği, FK: Anladım ama nasıl gelelim yani Rektörle dediği, İlker’in: Yarin geliriz biz ondan sonrada rektöre bi saat sonra iki saat sonrada Rektöre gideriz falan yahutta buluşuruz dediği, FK:O zaman şöyle yapacaz önümüzdeki hafta içinde Rektörle ve Amerikada sonra seninle görüşmeden önce biz Rektörlükte aramızda görüşürüz şeyde Beylikdüzünde dediği, İlker’in:Beylik düzümü Ayaz ağamı neyse dediği, FK: O Ayazağa’ya az gidiyor haftada bir gün olağanüstü yönetim kurulu toplantısı olduğu zaman gidiyor bizim için gelmesi lazım onada gerek yok dediği, İlker’in:Tamam bence Beylik düzü daha iyi dediği, FK: Ben size bildiriyorum çarşamba perşembe bağlanmayalım ama haftaya hangi gün olacağını ben size pazartesiden sonra söylerim dediği,

Tape No:6391 da kayıtlı 01.01.2008 saat:19.56 da M.Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İlker’in: Şey iyi akşamlar Ferman hocayla konuştum şöyle söyledi bana, e dedim rektör gelmemiş işte üçünden sonra gelecekmiş, dedim ki o zaman Beylikdüzünde dedi haftaya çarşamba veya perşembe rektörle konuşacak onların biz üçümüz dediği,  Konuşuruz tamam bitinci işimiz ararım biz üçümüz bir araya gelip toplanacaz haftaya Rektörlükte Beylikdüzünde ondan sonra bir saat sonra felan Rektör falan bir araya geliriz , Beylikdüzünde Beylikdüzünde Üniversiteden, Ben ben öyle dedim hani şey hep orda şeyde toplanıyorduk Fenerbahçede dedim o tarafta olsun, o zaman Beylikdüzünde Rektörde orda dedi dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Tamam dediği,

Tape No:6392 de kayıtlı 02.01.2008 saat:11.35 de M.Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;… M.Şener ERUYGUR’UN: Saat 3 te şey gelecek bu bizim neydi adı onun yav dediği, İlker’in:  Ferman mı dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Yo Ferman değil öbürü şişko, Yavuz Yavuz ha Yavuz gelecek gittiğimiz restorana gelecek gelirsen iyi olur oldu mu dediği, İlker’in: Tamam 3 te geliyorum dediği,

Tape No:6393 de kayıtlı 08.01.2008 saat:12.44 de M.Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.Şener ERUYGUR’UN: Kadıköy ADD de bazı şube başkanlarına söyledim tabiki işte bu yeni açılan bi Emirgan şube başkanı var o bide gelebilirse Bahçeşehir dedim ... Ölçüdeki şeklinde bi görüşme yapacam, bu İsa E. yemeğe gelecek 12 de istersen gel istiyorsan ondan sonra iki civarında gel dediği, İlker’in: Peki ben şu Cansu'nun telefonunu verirsen onu bi arayım da haber vereyim dediği,

Tape No:6394 de kayıtlı 09.01.2008 saat:12.04 de ECE Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; ECE Ö’nün; Haftaya doğru gibi oluyor dimi tabi doğru 14 de gidiyorum sen ne yapıyorsun? Dediği, İlker’in: İYİDİR BENDE DÜN LİONS'LAR DAVET ETTİ KONFERANS VERDİM Göztepe LİONS ondan sonra biraz üzerine afiyet nezle olmuşum  ,Şimdi toplantıya gidiyorum Şener paşa ile de dediği, ECE Ö’nün; Şey Fenerbahçe’ye dediği, İlker’in: Fenerbahçe’ye gidiyoruz ondan sonra işte Kadıköy şubesinde toplantımız var dediği,

Tape No:6395 de kayıtlı 09.01.2008 saat:18.36 da M.Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; …M.Şener ERUYGUR’UN:Sefer nasıldı iyidi degil mi şey denize açılım? Dediği, İlker’in: İyidi iyidi dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: BU ARADA MALI KAPTIN GÖTÜRDÜN YANİ dediği, İlker’in: Ha dur bakalım daha Çorlu senin eski mekan orası biliyorsun bakalım Çorludan ne çıkacak bu arad bolluk var ben ne yapacam şaşırttım bolluk içinde dediği, … İlker’in: Valla yani paşam ne yaptınız eve geldiniz mi dediği, M.Şener ERUYGUR’UN:  Gelidim dediği, İlker’in: Evdemisiniz ? dediği, M.Şener ERUYGUR’UN:  Hı,hı evdeyim dediği, İlker’in: Bende evdeyim evden arayım ben sizi dediği, M.Şener ERUYGUR’UN:  İyi ara bakalım dediği,

Tape No:6396 da kayıtlı 11.01.2008 saat:18.07 de Cansu S. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;; … İlker’in: Telefon etti bana dedi ÖBÜR TELEFONDAN KONUŞALIM FALAN Bİ ÖZEL Bİ HATTAN YA DEDİ BÖYLE ŞEY YAPTI ÜZÜLDÜM DEDİ niye ne yaptım ki böyle hareket ediyor şaşırmış senin o rest çeker gibi bişeyler yapma dediği, Cansu S.’ın :Yok daha aramıyacam daha konuşmak görüşmek, görüşmek ne görüşmek istemiyorum konuşmak istemiyorum çünkü dediği, …. Cansu SARAK’ın : NİYE CEVAP YAZMAMIŞ İKİ KELİME YAZAMIYOR MU BU KADAR MI ŞEY İlker’in: Beni telefon ettirdi dediği, Cansu S.’ın : Hayır elinin altında telefon mu yok dediği, İlker’in: HAYIR, BANA TELEFON DİNLENİYOR TELEFONLARIMIZ dediği, Cansu SARAK’ın : YA ANLADIM BANANE CANIM DİĞER TELEFONDA MI DİNLENİYOR dediği, İlker’in: Evet bana telefon etti İlker sen söyle çok üzldüm dedi daha ne desin dediği, Cansu S.’ın :O zaman arasın bak bana özür dilerim yazarsa olur yoksa olmaz vallahi bak..... dediği,

Tape No:6398 da kayıtlı 15.01.2008 saat:14.37 de Ferman D. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; FERMAN D.’nin: Paşa arıdı da Ankaradan da şimdi sende bilesin diye fakat hiç uygun bişey değil teklifi değil İlker ile sen gidin diyor Adem Ç.'e ya uygun olur mu kardeşim dediği, İlker’in: Adem ÇELİK e mi dediği, FERMAN D.’NİN: Toplantıya gidecektik ya Cumaya bu Çarşamba mı gidelim gitmeyelim mi diye sordum da ben, sen ile İlker gidin dediği, İlker’in: Olmaz, olmaz haftaya dediği, FERMAN D.’NİN: Ayıptır dedim hayır gidemeyiz dedim bir, ikincisi dediği, İlker’in: Haftaya ertele onu dediği, FERMAN D.’NİN: Mecburen öyle ..... paşam dediği, İlker’in: Şeyide kabul etmiyor yeni rektöre gitmeyi olmaz diyor yani bize yakışmaz diyor bi bakıma doğru yani dediği, FERMAN D.’NİN: Yök e Yök Başkanına dediği İlker’in: O herifede gidersek bizde kendimizi yitirirz bir bakımada doğru yani Hocam dediği, … İlker’in: HAYIR KENDİMİZİ YİTİR, HAYIR KENDİMİZİ YİTİRİZ dediği, FERMAN D.’NİN: Şey yapacaz o zaman biz ne olacak ne yapacaz biz ne iş yapmış olacaz adamın bize bakışı bu adam bizi çok önemsediği yok yani,  yani diyor ki senin .... dediği, İlker’in: ADAM MI BU GÖREVİ VERİYOR gidin Yök Başkanına yok dediği, FERMAN D.’NİN: Ama ne iş yapacaz başka dediği, İlker’in: Bi oturup konuşalım dediği, FERMAN D.’NİN:....... BEY DİYOR Kİ NE YAPACAKSINIZ SİZİN YAPTIĞINIZ İŞİNİZİN ADINA NE DİYOR yani ben diyor bunlar görüşecekler diyor size nediyim dedim de bana sordu paşalarla konuş bakalım gelecekte şu diyecek DANIŞMANLAR GELECEKTE NE KONUŞACAKSINIZ DİYOR DEDİ bende dedim bi paşa ile konuşayım bakayım adını ne koyalım dediği, İlker’in: İŞTE BİZ Bİ ARAYA GELELİM KONUŞALIM dediği, FERMAN D.’NİN: Önümüzdeki hafta beraber olalım dediği, İlker’in: İlle Yök Başkanına gidin derse yani yök başkanı, İsa İ. mesala geldi GEÇEN HAFTA ŞENER PAŞA İSA İŞME BEN BERABERDİK, herif mesale katiyen İSTİFA ETMEYİ DÜŞÜNMÜYOR ADAM PİŞMAN OLMUŞ CUMAYADA UĞRAMIŞ ZATEN BEN BİLSEYDİM O ÜNİVERSİTEYE FALAN DİYE, ŞİMDİ DİRENECEK BÖYLE BİŞEYİ VAR YANİ YASAL OLARAK BUNUN ORDA KALIP DİRENME HAKKI VAR dediği, FERMAN D.’NİN: Ya onu bırakırlar mı dediği, İlker’in: OTURUP Bİ, OTURUP, OTURUP Bİ DEĞER KONUŞALIM dediği, FERMAN D.’NİN: Hayır konuşalım biz önümüzdeki hafta değerlendirelim dediği, İlker’in: Ya Herro Ya Merro dediği, FERMAN D.’NİN: Ya Herro Ya Merro oldu brovo paşam tamam paşam dediği, İlker’in: Onu istersen önümzdeki hafta gidip dediği, FERMAN D.’NİN: Önümüzdeki hafta paşamda yok sende yoksun dediği, İlker’in: Hayır, önümüzdeki ben yokum Alanyadayım dediği, FERMAN D.’NİN: Hayır rektörde yok Cuma, Perşembe rektör yok dediği, İlker’in: O zaman haftaya veya dediği, … FERMAN D.’NİN’: Sen öyle deme sen öyle deme ben Antalyadan deme ben sana bilgi veriyorum Şener paşa dediki Cuma ve Perşembe günü görüşürüz ama rektör olmadığı için görüşemiyoruz senden dolayı değil mi anladın değil mi dediği, İlker’in: Tamam, tamam rektör yok tamam dediği, FERMAN D.’NİN: Ankara’da Yök toplantısı var dediği, İlker’in: O zaman haftaya veya öbür haftaya biz kendi aramızda bi toplanırız ondan sonra size dediği, FERMAN D.’NİN: Haftaya, haftaya o kadar uzatamayız ya sen çok mu kalacan Antalya’da dediği, İlker’in: Hayır haftaya gelecem ben, haftaya biz kendi aramızda toplanırız dediği, FERMAN D.’NİN: Tamam, tamam oldu dediği, İlker’in: ONDAN SONRA REKTÖR İLE TOPLANIRIZ EN SONUNDA ALACAĞIMIZ KARARI GÖRE ADEM BEY dediği, … FERMAN D.’NİN’un: KARARIMIZ VERİRİZ dediği, İlker’in: Yani biz Üniversiteye diğer Üniversitenin işlevleri üzerinde yardımcı olmaya çalışırız kendi dallarımız ve ben strateji hocasıyım işte Şener paşanın bi ağırılğı var, konferanslar veririz hayır biz istemiyoruz derlerse, hadi eyvallah deriz dediği, FERMAN D.’NİN: Anladım oldu beraber kararlaştırırız önümüzdeki hafta dediği, İlker’in: Birde bunu düşünelim yani ama gidipte bu şey ERDOĞAN'IN AKP'NİN ADAMLARINA GİDİP YÜZ SUYU DÖKERSEK O ZAMAN BİZ KENDİ ŞEYİMİZİ YİTİRİRİZ dediği, FERMAN D.’NİN: Ama işte yapamıyoruz, onların istediği işide yapamıyoruz, Erdoğan TEZİÇ'e de yaptıramadık İsa EŞME'ye de yaptıramadık oda var onlara gitik birşey olmadı bunlara da gitmiyoruz iş yapamıyoruz önümdeki hafta görüşürüz oldu dediği İlker’in: İşide biz tarif edelim iyide bi konferans verelim, STRATEJİK ARAŞTIRMALARDA ÇALIŞALIM İSTEMİYORLARSA dediği, FERMAN D.’NİN: PAŞAM ARAMIZDA, İSTEMİYOR ÖYLE BİRŞEY İSTEMİYORUZ DİYOR İŞİNİZE GÜCÜNÜZE BAKIN SİZ GİDİN KONFERANS NERDE VERİRSENİZ VERİN DİYOR dediği, … FERMAN D.’NİN: Ha Cuma günü Adem ÇELİK öyle aktarmış yani bana konferans vercek çok adam var, benim konferans sıkıntım mı VAR BENİM İŞİ TAKİP EDECEK ADAM ARIYORUM BEN dediği,

Tape No:6399 da kayıtlı 20.01.2008 saat:16.32 de Mehmet Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İlker’in: Cansu mu gelecek dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Evet o biliyo mu senin evini ben çıkartamam ordan dediği, İlker’in: Ha o bilmez may cty, my cty dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Biliyor mu? dediği, İlker’in: O bilmiyor nerden bilsin dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Sen nizamiyede falan oralarda bi yerde durda, biz parça parça ikimiz beraber girmeyizde dediği, İlker’in: Ben alayım sizi bir yerden dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: O zaman nerden alabilirsin? Dediği, İlker’in: Nerdesiniz siz? Dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Biz şimdi boztancı iskelesinin hemen karşısındayız dediği,

Tape No:6400 de kayıtlı 29.01.2008 saat:19.08 de Ferman D.’nin ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; FERMAN D.’NİN: Rektör bey aradı bu Ankarada ki durum Yök toplantısının gidişatı belli olsun ondan sonra şey ederiz biraraya gelilim dediği, İlker’in: Artık haftaya, bu haftada kar var zaten dediği, FERMAN D.’NİN: Belli olmaz kar o işler belli olsun tam yol haritamız çıksın ortaya dediği, İlker’in: Tabi tabi berraklaşmadan olmaz dediği, FERMAN D.’NİN: Tabi ondan sonra önümüzdeki hafta bir araya gelir konuşuruz dediği, İlker’in: Oturup bi değerlendirme yaparız dediği, FERMAN D.’NİN: Değerlendirme yaparız dediği, İlker’in: YANİ YANİ SONUÇTA LAZIM ÜLKE BAK NE DURUMLARA GİTMEYE BAŞLIYOR YA dediği, FERMAN D.’NİN: Gitti maalesef öyle ..... öyle dediği, İlker’in: YANİ ŞİMDİ ÇOK YÖNLÜ ÇOK CİDDİ DEĞERLENDİRMELER YAPMAMIZ LAZIM dediği, FERMAN D.’NİN: Evet dediği, İlker’in: Bu iş öyle ufak ONU KURTAR BUNU KAPAT falan değil BAŞKA ZEMİNLERE KAYMAYA BAŞLADI dediği, FERMAN D.’NİN: Tabi tabi anladım bırak öyle gitsinler siz Şener paşama haber verirsiniz dediği, İlker’in: Tamam tamam dediği,FERMAN D.’NİN: Oldu mu yani rektör bey ...... bu gidişat belirsin, Ankara’da zaten toplanamamışlar dediği, İlker’in: Toplanamamışlar değil mi dediği, FERMAN D.’NİN: Toplanamamışlar seçimler yapılamamış yapılan seçimleri Cumhurbaşkanı kabul etmemiş falan filan böyle bi belirsizlik var şuanda o belirsizlik ortaya çıksın gitsin ondan sonra bi araya gelelim dediği,

Tape No:6401 de kayıtlı 05.02.2008 saat:11.47 de İslam A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İSLAM’ın: Şimdi evdesin biliyorum iyi çok acil kollarını sıvamanı istiyorum bizim Yüzbaşı Yalçın şimdi sana telefon ile dönecek hani bir para transferimiz vardı bizim hatırlıyor musun uluslararası 35 Milyon dolar o para ING bank tarafından Oyak bank genel müdürüne talimat geçildi İstanbul’daki firmanın araştırılması isteniyor ve biliyorsunuz benim çok ciddi bir komisyonum var yani hepimiz bi anda zengin olabiliriz lütfen Yalçın şimdi sizi arayacak konu dinleyin bişey yapabiliyorsak yapalım ben Bursa’dayım dediği, İlker’in: Tabi benim hesabıma geçemezde dediği, İSLAM’ın : Şimdi ben önce Yalçın size bi Yalçına aratacam sizi Yalçın seni bi arasın abi bi dinle hiçbir tehlikesi pozisyonu bi problemi yok belki sizin bi telefonunuzla konu bitecek ben Yalçın’a söylüyorum size dönsün tamam abi dediği, 

Tape No:6402 de kayıtlı 05.02.2008 saat:11.49 da YALÇIN/HALİS isimli şahıslar ile  yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İLKER’in Yav Yalçın sen nerelerdesin dediği, YALÇIN’nın :Biliyorsunuz işte tırın altından çıktık dediği, İLKER’in: Tabikide yanlış yerlerde adreslerde yanlış adamlarla oynarsan böyle olur dediği, YALÇIN’nın :Ne yapalım komutanım ya, siz nasılsınz iyimisiniz dediği, İLKER’in : Hamdolsun idare ediyoruz  dediği, YALÇIN’nın :Komutanım şimdi zamanınız almayayam bizim bi profesör benim bi dostum vardı ya onun bi parası gelecekti İngilteredeki ING bank’tan burdaki Oyak banka sabahleyin yazı geldi bu para ile ilgili şimdi bizi genel müdürlüğe yönlendirdiler yardımınıza ihtiyacımız var dediği, İLKER’in: Genel Müdürlük nerde Oyak Bank’ın dediği, YALÇIN’nın  :Maslakta maslakta dediği, İLKER’in : Ne diyecez sevyesinde yani diyeceğim ne Genel Müdürlükte kime ne telefon edeyim onu söyleyin bana ona göre dediği, YALÇIN’nın :Şimdi komutanım ben sizi şeyle bi görüştüreyim dediği, İLKER’in :Şimdi sen onun telefonunu falan ver bana falancaydı  dediği, YALÇIN’nın
 :Buyurun dediği, İLKER’in :Ama dur ben bi konuyu anlayayım kimdir bu adam dediği YALÇIN’nın :Bu profesör komutanım profesör ben şimdi sizi onla görüştürecem komutanım Halis beye veriyorum Profösör ( Yalçın telefonu Halis isimli şahsa veriyor) dediği, HALİS’in: Komtanım sayglar sunuyorum nasılsınız dediği, İLKER’in: Sağolun efendim iyi günler diliyorum sağolun dediği, HALİS’in: Çok teşekkür edirim, sayın komutanım şimdi ING bank bi yazı gönderdi son finallerde bu yazıyı sorgularlar sorguladıkları şey bu hesap numarası bu şirkete mi aiitir bu birinci soru ikincisi dediği, İLKER’in : Şirketi ben bilmiyorum hı dediği, HALİS’in: Neyse bu şirkete mi aittir iki bu hesap numarası ile bu şirket herhangi bir gayri meşru işi yaptımı yapmadı mı iki tane soru dediği, İLKER’in: Ama bunu cevabını banka herhalde şirketi araştıracak yani bizim dediği, HALİS’in: Gayet tabi şirketi şey yapacak şirketin orda hesabına bakacak hesabı doğru ise dediği, İLKER’in: Tamam dediği, HALİS’in: iki Şirket böyle birşey yapmadı ise böyle bişey zaten yeni açtık hesap numarasını böyle bişey .... değil. Ve hemen diyecek ki evet bu şirket bu hesap numarasıyla herhangi bir şey yapmamıştır. Hesap numarasıda doğrudur. İki kelime dediği, İLKER’in: Kıbrıslımısınız hocam dediği, HALİS’in: Yo Rize’liyim lazım ben dediği, İLKER’in: Karadeniz dediği, HALİS’in: Karadeniz’liyim dediği, İLKER’in: Peki bu para nerden geliyor esas dediği, HALİS’in: Efendim biz 5 sene orada taahhüt işi yaptık, Ben esasen mühendisim ben Mühendis hocasıyım dediği, İLKER’in: Nerde yaptınız efendim dediği, HALİS’in: Abuca da yaptık, 4 sene 8 ay. Nijerya Abuca dediği, İLKER’in: Ha Nijerya da  dediği, HALİS’in: Evet Petrol Rafine tesisleri inşaatını yaptık biz dediği, İLKER’in: Tamam dediği, HALİS’in: Ordan bakiye kalan istihkak bedelidir bu dediği, İLKER’in: Tamam, Hocam şöyle yapalım siz bana operasyonlar müdürünün telefonunu verin ismini verin. Sizin isminiz neydi onuda yazayım dediği, HALİS’in: Prof. Dr. Halis SARAL dediği, İLKER’in: Evet. Şirketin adı ne dediği, HALİS’in: BORA Zirai ve Su ürünleri İç ve Dış ticaret limited şirketi dediği, İLKER’in: Tamam. Siz orda ne işi yapmıştınız Liman işimi dediği, HALİS’in: Petrol Rafine İnşaatını yaptık. Onun kalan bakiye istihak bedelidir dediği, İLKER’in: Tamam Siz bana telefonu verin o kim o şahsı ben hemen telefon edeyim dediği, HALİS’in: Onun numarası bende yok. Yalnız onu şurdan alabilirsiniz pardon bir dakika...  Bakırköy Şubesi var cepleri var yahut normal şey var dediği, HALİS’in: Şeyi vereyim ben size Hüsnüye hanım müdür dediği, İLKER’in: Selami Çeşme müdürünü kim tanıyordu şey mi dediği, HALİS’in: Komutanım tanıyordu dediği, İLKER’in: Anladım. Ben şimdi buraya döneyim bakayım bu Hüsnüye hanımdan alayım sizin öğleden sonra bu arkadaşa gideceğinizi o telefonuda öğreneyim. dediği, HALİS’in: Tamam çok teşekkür ederim sayın komutanım sizi tanımayı çok istiyorum dediği, İLKER’in: Tamam dediği, HALİS’in: KABAHAT BU KOMUTANLARDA BENİ GETİRMEDİLER. DAHA EVVEL İSTEDİM ÇOK DA GETİRMEDİLER BENİ. dediği, İLKER’in: Sağolun hocam dediği,

Tape No:6403 de kayıtlı 05.02.2008 saat:12.46 da HALİS S. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; HALİS’ın : Operasyonlar yerine bakan Genel müdür muavini dediği, İLKER’in: Hayır Şube operasyonlar grup müdürü dediği, HALİS’ın : Grup müdürü müdür o dediği, 

Tape No:6404 de kayıtlı 05.02.2008 saat:12.46 da HALİS S. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; HALİS’ın: Operasyonlar yerine bakan Genel müdür muavini dediği, İLKER’in: Hayır Şube operasyonlar grup müdürü dediği, HALİS’ın : Grup müdürü müdür o dediği, 

Tape No:6405 de kayıtlı 05.02.2008 saat:13.30da HALİS S. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İLKER’ in: Yani sizde çıkarsanız birde paşamda sizi arayacaktı dersiniz benim çok yakın referans olarak kullanabilirsiniz deyin tamam mı hocam,..Rahat sakin konuşun hiç şey etmeyin tamam. Bunda bir olumsuz durum yok inşallah başaracagiz bunu,Tamam bende burdan takip ediyorum yani hiç merak etmeyin. Benim onu şimdi aramama gerek yok. BELKİ ONUN BENİ ARAMASINI İSTEYECEĞİM dediği, HALİS’ın: Tamam dediği,

Tape No:6406 de kayıtlı 05.02.2008 saat:13.57’de HALİS S. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; HALİS’ın: Biz beyefendi ile görüştük dediği, İLKER’in: Tamam Ahmet beyle, Benide referans olarak söyleseydiniz dediği, HALİS’ın:Şimdi bize silistle gönderin derhal cevap verelim dediler. Çok teşekkür ettik. Sizin adınızada kendi adımızada biz onların yanında telefon açtık karşıya söyledik. Karşısıda 2 saat içinde silift mesajı ile gönderiyor dediler ve ayrıldık efendim dediği,

Tape No:6407 de kayıtlı 06.02.2008 saat:13.57’de YALÇIN… ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; …İLKER’in: Ama yani bir ING varya Londra da orası biraz galiba soğuk bakıyor bu işe, anladın mı olayı. Orda yani problem İngiltere deki ... dediği,Yalçın’ın: Ama onlar zaten bu işi şey yapıyorlar, göndereceğiz diyorlar.dediği, İLKER’in:Bilmiyorum bana gelen bilgide öyle ters. Parayı yani İngiltere deki banka gönderirse burada herhangi bir pürüz yok. 

Tape No:6408 de kayıtlı 08.02.2008 saat:13.29’da YALÇIN…/HALİS ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İLKER’in:E siz yine bir Ahmet beyle görüşseniz hocam. Ben şimdi şu an bir konferans salonundayım dediği ,HALİS’in:Pardon hocam afedersiniz. Ahmet beyi arayayım tamam dediği, İLKER’in:Siz Ahmet beyle bir görüşün. Ahmet bey dediği,

 Tape No:6409 de kayıtlı 08.02.2008 saat:16.22de Ferman D.’nin ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  İLKER’in: Toplantıdaydık işte bu dediği, FERMAN D.’nin:Tahmin ettim telefonu açtım konferans konuşma vardı dediği, İLKER’in: Şener paşada vardı konuşmacı dediği, FERMAN D.’nin:Öylemi şimdi rektör beyde dün çağırdı gel bi konsultasyon yapalım İsa’yı görevden aldılar ya ,Gitti bizde önümüzdeki hafta paşam Pazartesi Şener paşa ile sen konuş hafta içinde dediği, İLKER’in: Pazartesi burdamısın Ferman hoca dediği, FERMAN D.’nin: ( Arka planda Ferman D. yanındaki şahısa ; Selam söyle diyor) dediği, İLKER’in:Arka planda İlker GÜVEN yanında bulunan Mehmet Şener ERUYGUR isimli şahsa ne zaman diyor, Mehmet Şener ERUYGUR ; Salı, Çarşamba falan dersin diyor) Çarşamba olabilir diyor dediği, FERMAN D.’nin: Ben paşama dönecem tek, Ben Pazartesi rektör ile görüşecem Cuma bey ile dediği, İLKER’in:Arka planda İlker GÜVEN in yanında bulunan Mehmet Şener ERUYGUR ; ........ geliyor bu Kanadoğlu falan geliyor diyor) Tamam çarşamba dediği, FERMAN D.’nin: Çarşamba günü Beylikdüzünde olup olmayacağızımızı ben Pazartesi bildirecem dediği, İLKER’in: (İlker GÜVEN yanında bulunan Mehmet Şener ERUYGUR isimli şahsa; Haber vercem, soracam dedi diyor Mehmet Şener ERUYGUR; ama yakın bir yerde yapsın diyor) dediği, FERMAN D.’nin:Paşama selam söyle dediği, İLKER’in:Daha yakın Taksim maksim olmuyor mu? dediği, FERMAN D.’nin:Taksime gitmiyor rektör özel gitmiyor ,Hiç taksime uğramıyor onun için yeride ora değil  dediği, İLKER’in: Bilgi ver bize dediği, FERMAN D.’nin: Birde neden biliyormusun Adem ÇELİK illede beraber olacaz ya Adem bey dediği,

Tape No:6410 da kayıtlı 12.02.2008 saat:11.30 da M.Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  …İLKER’in:Gelecekmisin öğlen konferansa Mümtaz hocaya dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un: Konferansa ..... cenaze törenine katılacam ondan sonra ordan oraya gelecem dediği, İLKER’in: Bende gelecem oraya gidecem dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un:Görüşürüz orda yarın dediği, İLKER’in:Hatta Nahit Paşa dedi Mümtaz hocadan bi telefonunu alda dedi bize ne zaman teşrif edecekler öğren dedi birde görev verdi Şey o zaman konuşuruz dediği,Mehmet Şener ERUYGUR’un: : Ben ordan oraya gelecem dediği, İLKER’in:Tamam Perşembe günü için 12’de Cuma hoca bekliyormuş dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un: Perşembe günü mü? Dediği, İLKER’in:Evet şey söyledi mi? Dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un:Kimse söylemedi daha ilk defa senden duyuyorum dediği, İLKER’in:Ferman, ha belki telefonunuz kapalıydı çünkü dün aradı ben Şener paşamıda arayacam dedi demekki kapalıydı telefonunuz dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un: Tamam canım dediği, İLKER’in: Ondan sonra neyse tekrar orda döner dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un:12 de ...tepede mi ? dediği, İLKER’in:Perşembe günü saat 12 de Beykent şey Beylikdüzünde dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un: Beylikdüzünde ilerde dediği, İLKER’in:11 de gideriz aynı gün diyorum ki ordan çıktıktan sonra Halis ile de toplansak dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un:Tamam oralara gidelim, gidelim olur dediği, İLKER’in: Değil mi o Aytuğda dedik bi araya gelelim paşam dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un: Tamam oldu oldu dediği, İLKER’in:Onuda söyliyeyimde ondan sonrada üç civarında orda oluruz dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’un:Tamam canım dediği, İLKER’in: Sağol paşacım saygılar sunuyorum dediği,  M. Şener ERUYGUR’un “…BUNLAR TÜRBANI MÜRBANI SERBEST FİLAN BIRAKMASINLAR” dediği, şüphelinin “KİMLER?” dediği, M. Şener ERYGUR’un “CUMA HOCALAR FALAN” dediği, İLKER’in: “YOK KARIŞACAZ PERŞEMBE GÜNÜ” “Bırakmaz canım bırakır mı o yani artık şimdi bu saatten sonra yani o zaman giderlerdi bakandan işi çözerlerdi yani öyle bişeyleri olsa” “Ben zannetmiyorum yani ordan bi yamuk çıkmaz Cuma’dan” “Yani Cuma benim bildiğim Cuma orayı terkeder o işi yapmaz gibi geliyor bana konuşuruz perşembe günü”  dediği 

Tape No:6411 da kayıtlı 12.02.2008 günü saat 17.24’te Ünal Y. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  “İLKER’in: …Bi ortalığa baksanıza ya ortalık toz duman ya it eti at eti şey it izi at izi hepsi birbirine karmakarışık” dediği, Ünal’ın “KARMA KARIŞIKTA YANİ BU PEKİ ŞANLI ORDUMUZ NE YAPIYOR” dediği, İLKER’in: “EVET DEĞERLİ KOMUTANIMIZ DİYORSUN DEĞİL Mİ” “ODA FENERBAHÇE GALİP GELİNCE GÖBEK ATIYOR” “Ordunun ihalesine giripte onu dışlayan mahkûm olmuş herif ikinci başkanı da yanında türbinde yer alıyor” “Bakın bende daha çok haber var” “ÜÇ TANE FAY HATTI VAR ÜSTADIM BİRİNCİSİ EKONOMİK FAY HATTI ONU SALLARSAK BELKİ BUNLAR O ENKAZIN ALTINDA KALIR RAHATLIKLA EL KONULABİLİR BUNLARA” dediği, Ünal’ın “YOK ŞİMDİ ONU 2B YE ÇIKARTARAK ONUN ALTINDAN SIYRILACAKLAR ONLAR” dediği, İLKER’in: “Birisi öhö desin en kaz çıkınca bunlar masumu oynarlar ONUN İÇİN BİRAZCIKTA ARKADAŞLARIN KARIŞMAMASI Bİ BAKIMADA HAYIRLI” “EKONOMİK ENKAZIN ALTINDA ONLARIN YÜZÜNDEN KALDIK OLMASIN DİYE BEKLİYOR OLABİLİRLER” dediği, Ünal’ın “Millette bütün ümidini kesiyor en feci o ya, ORDUSUNDAN ÜMİT KESMEK NE DEMEK Bİ ŞEYİN” dediği, İLKER’in: “YOK YOK BEN UMUT VARIM AŞAĞILARDA HERHADE BİRŞEY VAR” dediği, dediği,İnşallah, üstadım şimdi Hayati ABDÜLKADİROĞLU diye biri eski emekli emniyet müdürü 3 tür beni arıyor Ankara’dan adam yalvar yakar illa bundan evelki sayı Amiral İlker bey in yazısı yani onun için ne yapın yapın parası mevzu bahis değil diye istiyor, ya elimizde dergi kalmadı dediği, İLKER’in: Ben dağıttım onu bendede kalmadı dediği, Ünal’ın:Ha elimizde dergi kalmadı dedim valla bakacam size bulabilirsem ne ala dediği, İLKER’in: İkinci baskı yapalım dediği, Ünal’ın:Bulamazak size dedim Amiralimizin yazısını fakslarım dedim başka yapacak birşey yok dediği, İLKER’in:Çok güzel çok güzel şimdi ben iki konu var hangisini yazayım diye bekliyorum hazırlayacam daha hazırlamadım bi tanesi bu türban ile ilişkili bayağı biliyorsunuz keskin benim bıçaklar, birde bu şeyin Erdoğanın kürt raporuna ilişkin bir yorum hangisini yazayım diye merak ediyorum dediği, Ünal’ın:Valla kısa ise ikisini birden yazın, sizin artık işiniz zor sizin o yazınız o kadar beğenildi her yerde şimdi herkes bakın arıyor dediği, İLKER’in:Şimdi benim bu yazımda güzel değil mi bu dediği, Ünal’ın:Öbür yazıdan sonra mukayese kabul et öbürün kü hiçbişeydi dediği, İLKER’in: Bombayı patlattı dediği, Ünal’ın:Hakikatten bombaydı yani dediği, İLKER’in:Araştırmacı yazar gibi dediği, Ünal’ın:Kimseninde haberi yokmuş bundan herkes onu bahsetmeye başladı dediği, İLKER’in: Benim yazıyı dediği, Ünal’ın: Dipnotlar var bilmem neler var dediği,

Tape No: 6412 de kayıtlı 15.02.2008 saat:22.20’de YALÇIN… ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  …İLKER’in: Ne oldu becremedi orda bi sakatlık var galiba dediği, YALÇIN’ın: Valla en son işte o şeyi bekliyolardı ne derler hani diyorlar ya dediği, İLKER’in: Bekliyorlar da ama bu kadar bir saatlik yarım saatlik iş kaç güne yayıldı dediği, YALÇIN’ın: Valla ben dört gündür dediği, İLKER’in: Orda bi arıza var herhalde dediği, YALÇIN’ın:Bunlarda bi arıza yok da öbür tarafta arıza var tahmin ediyorum ben bi takım görüşmelerine şahit oldum herhangi bir şey söz konusu değil ama nasıl yapacaklar nasıl şey edecek yer bilmiyorum yani bende dört gündür görüşemiyorum dediği, İLKER’in:Hayır bir ..... olsa cart diye gelirdi bu para yani bi arızalı bi şey bu herhalde dediği, YALÇIN’ın:İllegal bi durum yok komutanım ben biliyorum evrakları falan gördüm ben yani evraklarını gördüm ama neden arıza çıktı .... bilmiyorum yani dediği, İLKER’in: Haber falanda vermediniz bende dedim ne oldu bakalım dediği, YALÇIN’ın: Yo ben haber alsam ben sizi araycam zaten komutanım mecburen beni aramak zorundalar Oyak banka gidemezler ING ye gidemezler muhakkak bize haber vercekler kendi başına hareket edemezler yani dediği,

Tape No:6413 da kayıtlı 16.02.2008 saat:19.52 de M.Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  M. Şener ERUYGUR’un “İyi işte bak görüyorsun gazeteler nasıl üstümüze, üstümüze geliyor” dediği, İlker’in:  “Hayır ben bugün Cumhuriyette birşey görmedim Cumhuriyet” “Bugün Atol’un yazısını okudum Cumhuriyette çok pozitifti çok güzeldi isminden bahsetmiş seninde çok güzel” “Atol BEHRAMOĞLU gelmişti” “Onun yazısını okudum çok güzel yazmış nefisti” dediği ve bir süre basında çıkan haberler hakkında görüştükten sonra M. Şener ERUYGUR’un “O şey Birol BAŞARAN bi şeyler söylemişti ya benide alkışlarken çekmişler ya öyle ya” dediği, İlker’in:  “Bende vardım bende alkışlıyordum beraber” dediği, M. Şener ERUYGUR’un “SENİN ALKIŞLAMANLA BİZİMKİ FARKLI TABİ” dediği, İlker’in ise “HAA O ŞEY ANLADIM, anladım HANİ ŞEY Mİ DARBE Mİ ŞERİAT MI DARBEDEN YANAYIM DEMİŞTİ ALKIŞLAMIŞTIK ONU DİYORSUN” dediği

Tape No:6414 da kayıtlı 20.02.2008 saat:13.23 de Yavuz IŞIKLAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; …YAVUZ IŞIKLAR’IN: Tabi,tabi canım bende konuşturmam ben sadece dr üzgün arkadaş deyip kesiyorum o diyorki biz niye çıkmıyoz hergün Yavuz ile niye çıkıyorsunuz Yavuzda ne var diyor tahsili yok parası yok diyo 550 lira aylığı var diyo bu para ona nerden geliyor kara para mı aklıyor elli bitane laflar söylüyor abi dediği,İlker’in
:Ben onun kulağını bükeyim istiyorsan dediği,YAVUZ IŞIKLAR’IN
: Hayır bükme abi ben şimdi bunla öteki ile birebir konuşacam bak diyecem ki seneryoda yazıyon mu sen yok yemin et yazmadığına ama ben tahmin ediyorum, ben tahmih ediyorum kadın bana karşı savaş açtı çok yani sakil bi olayı var o kadar sıkılıyorum o kadar üzülüyorum ki dediği,İlker’in
: Ben ona söylerim canım dediği,YAVUZ IŞIKLAR’IN: hayır abi birşey söyleme ben konuşayım bunlada ilk önce ondan sonra ben İlker paşam sen dön ona dediği,………..Sakın bi şey söyliyim mi abi sen o kadar iyi şansın yaver gitti buna el atmadın abi bu pislik iğrenç birisi bu  dediği,İlker’in: Biliyorum ya ben ...dediği,YAVUZ IŞIKLAR’IN: İğrenç bu varya o gece iki tane Maltepede isim söylüyor bana Alattin Ç.nın tetikçilerini söylüyor, bu karı gitmiş herkes ile konuşmuş abi herkes ile muhatap olmuş bu karı bu karı tekin değil bak dediği, 

Tape No:6415 de kayıtlı 25.02.2008 günü saat 18.43’te Mustafa Y. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  “Sevgili Rektörüm İlker GÜVEN” dediği, Mustafa’nın “Sevgili komutanım değerli paşam benim en büyük Amiralim saygılar sevgiler sunuyorum” dediği, İLKER’in: “EMİR VERDE GELELİM DEDİK AMA HİÇ REKTÖR OLDUKTAN SONRA” “DÜN ŞENER İLE BERABERDİK yine seni arayıp kutlayalım dedik çok güzel konuşmuşsun tebrik ediyorum” “Ya biz beraberdik bugünde beraberdik Şener ile ben, ben onun danışmanıyım haber alıyoruz, haber alıyoruz” dediği ve bir süre yaptığı bir konuşma hakkında görüştükten sonra “Hanfendi muhterem” diye sorduğunuz, Mustafa’nın :“Oda aday biliyorsun” “Benden sonraki rektörlük adayı” “…O REKTÖR OLURSA SERBEST KALACAM HİMMETİNİZE GELİP TESLİM OLACAM” dediği, İLKER’in: ise “Burda beraber yürütürüz Şener Paşa, Sen, Ben” dediği, Mustafa’nın “PAŞAM EMİRLERİNİZİ BEKLİYORUM” dediği, İLKER’in: “Bende bekliyorum” Ogün çok yoğunuz katılamayacam beni mazeretimi lütfen kabul edin dediği, Mustafa’nın :Saygılarımı sunuyorum efendim emriniz olur, emirin olur bizim için dediği, İLKER’in: Tevhid i tedrisat çok çok önemli bizde ... dediği, Mustafa’nın: Sağolun varolun efendim dediği, İLKER’in: Maya dergisinde yazı yazıyoruz Şener ile beraber dediği, Mustafa’nın: YAZIN ABİ NE YAPALIM ARTIK SAVAŞA DEVAM dediği, İLKER’in: Okuyormusun Maya dergisini dediği, Mustafa’nın: Maya bana gelmiyor hayır dediği, İLKER’in: Vallahi söyleyelim, şey nederler benim yazılarım Amerikayı falan hoplattırdı çok enteresan yazılar yazdım, Ayarlarsan gelirim, Amerika ve avrupa birliği ile ilgili bi konferans verebilirim özellikle Amerika ile ilgili dediği, Mustafa’nın: Paşam ben hemen organizasyona geçiyorum dediği, İLKER’in: Oldu sayın hocam dediği, Mustafa’nın: Siz bana E-Mail li kalem kağıt var mı? dediği, İLKER’in: Kalem kağıt dur alayım bir dakika evet söyle hocam dediği, Mustafa’nın: ozel, özel kalem varya onun O ile yazmış olanı dediği,

Tape No:6416 da kayıtlı 10.03.2008 saat:16.32 de CİHANGİR. Ç. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; …CİHANGİR’in
: Bişey soracam hocam bu Çarşamba günü Şener paşam gelecek mi dediği,İlker’in: Geliyor ...... konuşacak sende konuşacan  Çarşamba günü saat ben Kadıköy şubesine gene söyledik onlar üç buçukta en geç gelir bayrakları mayrakları yene donatacaklar dediği, CİHANGİR’in
:  Bende izin alacam Hastaneden öğleden sonra dediği,İlker’in: Tamam canım dört buçukta başlıyoruz sen standı dörtte kur dediği, CİHANGİR’in
: Tabi, tabi erken kurarım üç buçukta kurarım,……. Ben şöyle bişey diyeyim Sultanbeyli, Sultanbeyli şöyle biz hani doktor olarak savaşta sizde savaştasınız aynı ortak şeyimiz oda, Savaşta yaralı olduğu zaman ağır yaralılardan değil hafif yaralılardan başlanıyor ya kurtarılmaya yani dediği,İlker’in: En son gelenden başlanır dediği, CİHANGİR’in
:  En son geleni, hafif yaralıdan yani şeye tekrar savaşa dönecek kişileri şey yaparsanız ağır yaralıları son, ağır yaralılardan başlarsanız çünkü şey yapamazsanız, Sultanbeyli’de öyle yer aslında Sultanbeyli’nin kalanlarının Kartala yada Ümraniye dahil olsalar daha iyi olur yani  dediği,İlker’in: Orası da çok önemli, çok önemli, orası yani kurtarılmış bölge gibi orada bizim mutlaka tutunmamız lazım Cihangir, orayı boşa, yani mevzi çekilip boşaltmak yerine o mevzii güçlendirmek dediği, CİHANGİR’in
: Mali katkıda onlar bulunabilir, şeyide ötekiler götürebilir çünkü Sultanbeyli ancak Sultanbeyli de açıkçası Aleviler bu işi götürebilir dediği,İlker’in: Tabi şimdi mesela o bizim için ikinci öncelikli ama yani dediği, CİHANGİR’in
: Konuşalım o zaman şeyde yani dediği,İlker’in: Yani o böyle o tarafa yakın ..... tama o kuruluyor zaten de ama bir tane kurulmuşu boşaltmayalım diye ben dile getirdim dediği, CİHANGİR’in
:  Evet, zaten söyledi şeyde Maltepe de Sultanbeyli de dediği, İlker’in: Çarşamba Çarşamba günü artık görüşcez ,Ben biraz türbanla Kuzey Irak harekatı, İran kuzey harekatını falan biraz değinirim varsa sualler zaten soracaklar dediği, CİHANGİR’in
: Tabi tabi, şeyden de biraz bahsedelim değilmi Paşam bu ben konuşmam da belki bahsedecemde sizden gene ben bir onay alayım, bu geçen gün Maltepe de biraz şey oldu arkada böyle çatlak sesler çıktı siz farkında değilsiniz ben yakındım dediği,İlker’in: Öylemi ne dediler  dediği, CİHANGİR’in
:  Ya işte bu nasıl konuşuyor bilmem ne falan filan dediği,İlker’in: Kim için dediği, CİHANGİR’in
:  Paşa için, Şener paşa için dediği, Yok dedi işte dedi yürüyelim Meclise niye yürümüyoruz niye tepki göstermiyoruz falan filan dediği,İlker’in; He ona anladım dediği,C: Şimdi şey var mesela bencede şöyle bir şey var şimdi Bursanın nutkunda tamam öyle bir şeyler diyor ama ömür taraftan da bakıyorsunuz 1905 lerde 6 larda 8 lerde ne yapıyor Atatürk kalkıp bir eylem yapmıyor değil mi Vatan cephesini kuruyor Neşriyat yapıyor fikir şeyi beyan ediyor insanları toplamaya çalışıyor değil mi ,Bunun için bir olgunluk geçmesi lazım yani belli bir yere gelmesi lazım gerekirse eline silah bilmem ne almak için bu şimdi öyle  dediği,İlker’in: Tamam ben bir Şener Paşaya söyleyeyim dediği, CİHANGİR’in
:  Öyle bir durumda değiliz ki yani öyle örnek gösteriyorum ben yani Vatan Cephesini kurması, işte matbaa basması şey yapması, ne oldu o zamanda silahlı mücadele yapardı niye yapmadı dediği,İlker’in: Doğru söylüyorsun Cihangir dediği, CİHANGİR’in
: Değilmi bu onların şeyine tezine anti tezdir yani  dediği,İlker’in: Demek ordan arkadan fır fır böyle konuşmalar vardı ha  dediği, CİHANGİR’in
: Tabi tabi tabi  dediği,

Tape No:6417de kayıtlı  11.03.2008 günü saat 19.33’te Yavuz I. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Yavuz’un:“Bize destek vercek bi arkadaşımı buldum şeyede bize yazıhaneli konda bayağıda durumları iyi daha da büyük yani Nejdet’ten daha büyük destekleri olabilir çünkü şovanist ruhlu birazcık serseri ruhlu bir arkadaşımdır böyle parayı atar yani para ile şeyi yok … ona bi gidip siz yanımda olursanız o hava ilede ben derim ki bize niye yardım ediyorsun her ay ne vereceksin o size böyle bi rüzgar estirmek adına bayağı bi ciddi rakam söyleyebilir yani…” “Silivri de çiftliği var abi, yani ne olur ne biter bi komutanla da görüşelim, hayır katkısı olacak bi adam” dediği, İlker’in “Sen bi konuşta Şener paşa ile ona göre” dediği 

Tape No:6418 de kayıtlı  28.03.2008 günü saat 09.55’te Tuncay ÖZKAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  …İlker’in: Tuncay bey Amiral İlker GÜVEN nasılsınız dediği, Tuncay’ın: Soğulun efendim çok özür dilerim tarfikteyim yoldayım köprüyü ancak geçebildim, Ama geliyorum bağışlayın ne olur dediği, İlker’in: İstirham ederim dediği, Tuncay’ın: Bu taraftan geçiş çok kötü olduğu için ama bitince her halde rahatlayacak zannediyorum dediği, İlker’in: Tamam Deniz Restorantdayız zaten kapının haberi var dediği, Tuncay’ın: Tamam efendim geliyorum tamam efendim ben geliyorum dediği,

Tape No:6419 da kayıtlı  28.03.2008 günü saat 12.35’te Ece.Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İlker’in: Ha daha şimdi bitti yemek yiyoruz Şener paşayla dediği,ECE.Ö’nün: Gitti mi Tuncay bey dediği, İlker’in: Gitti şimdi biraz evvel gitti o Hatay a gitti şey Gaziantep e uçtu dediği, ECE.Ö’nün: Ha iyi nasıl gitti dediği, İlker’in: Çok iyi konuşuruz dediği,

Tape No:6420 da kayıtlı  08.04.2008 günü saat 17.19’da İslam A. / M. Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  ilker’in:  “şimdi ben sana şeyi söliyim şener eruygur orgeneral var ya tanırsın” “şimdi beraberiz onun bi haritasını çıkarmanı istiyorum” dediği ve bazı kimlik bilgilerini verdiği, islam a’ın “özel sorucagı bişey var mı?” dediği, ilker’in: “özel sormak istedginiz bişey varmı diyor.. gelicektir üzerine gelirler ya hani bu ergenekon mergenekon abuk subuk laflar var yaa onlarla ilgili özel bi konu” dediği, islam a’ın :“tamam abici en kısa zamanda hazırlar dönerim” dediği, ilker’in:  “…mediha diye medyum gibi bi karı var” “oynak bişey tamam bi bak bakayım sonra konuşuruz” “yakaladın dimi” “..gir yaptırım gücü bende çok çekiniyor” dediği, islam a.’ın da “yaptırım gücü yok sadece .. bir cin ugraması dedigimiz hadise yakaladığı için bide insanların mimiklerinde kontrollerinden bişeyler alabilme özelliği var” dediği, ilker’in: “peki bana karşı olan davranışını duygusal şeyi ne diyorsun” dediği, islam a.’ın “enerji hissediliş olarak adlandırabiliriz şüphelinin..oldugunuzda muhakkatır” dediği, ilker’in:  “tamam o zaman güçlendir” “benim yardımcı duruyor mu…” “ismi neydi” dediği, islam a.’nın “ben bilmiyorum siz bilirsiniz size bağlı yaa” dediği, ilker’in:  ise “sen vermiştin ya” dediği, islam a.’nın ise “tamam işte siz bilirsiniz ben bilmiyorum dedim yani çoktan unutuyorum onu” “benden de çok selam söleyin elimizden geleni yapcaz rahat etsin” dediği

Tape No:6421 da kayıtlı  08.04.2008 günü saat 18.07’de İslam A.  ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  ilker’in: şimdi ayrıldım şener paşanın yanından,onu merak ediyor bu ergenekon mergenekon onu suçluyorlar ya hani darbeci marbeci diye,bişey gelir mi bişel olur mu diye ben dedim yardımcı oluruz iyi çocuktur esasen tamam abi dediği, İslam A.’ın: Siz isterseniz olur dediği, İLKER’in: Şey bu Mediha’yı bulsana ya dediği, İslam A.’ın: Ne yapacan hayırdır dediği, İLKER’in: Hayır aşkım maşkım falan bişeyler dedi sen böyle bi medyum numara vardı, Ne oldu bu Feritten parayı ne zaman ala bilecem ya dediği, İslam A.’ın: Şimdi Ferit’te para var ama hala boşlukta, para girdisi sağlayamamış bu dediği, İLKER’in: Evet Sema uğraşıyor kadıncaz ona hem .... ayarlıyor hem de belediyeden müsade almaya çalışıyor kadın çok mert çıktı bu Sema dediği, İslam A.’ın: Evet gerçekten öyle dediği, İLKER’in: Çok sağlam çıktı valla helal olsun dediği, İslam A.’ın: Görüşmeler devam ediyor mu dediği, İLKER’in: Tabi,tabi  Sema ile mi?, Sema ile ciddiyim ya zaten dediği,

Tape No: 6422 de kayıtlı  13.04.2008 günü saat 12.02’de Halis Yavuz IŞIKLAR/Şener ERUYGUR  ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ın: Yav Nihat GENÇ’in programını izliyorum böle güzel program .. dediği, İLKER’in: Ölemi ne diyor? dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ın: Diyoki yav vatanını seven milletini seven adamlar darbeci oluyor diyo çok güzel bir konuya dokundu dediği, İLKER’in:Sen o zaman Şener Paşa da konuşuyorda onada söle dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ın: Ondan sonra diyoki Nihat zaten medyayı ele geçirmişiniz kardeşim üç dötr tane adam üç dört tane emekli general bu lafı edince diyor darbecimi oluyor diyor vatanını milletini seven adam darbecimi o zaman diyor bizde darbeciyiz bizide alın götürün diyor hadi bende hazırım beni de alın götürün diyor yani diyor bu şerefsiz Ali Bayramoğulları diyor Oral Çalışlar diyor Fehmi Korular diyor bunlar yalılarda oturuyorlar ben Ankara’nın garip bir yerinde kiracıyım kardeşim diyor ne malım var ne mülküm var bunlar nasıl bu yalılarda oturuyorlar satın alınmış adamlar bunlar diyor dediği, İLKER’in: Valla bıravo canım şimdi Şener Paşaya vereyim de Bak vereyim ŞENER paşaya da onada söle Nihat GENÇ’İN söylediklerini hadi öpüyorum seni sağol YAVUZ’cum dediği, MEHMET ŞENER ERUYGUR’un: Yavuz bey merhabalar merhabalar nasılsınız dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ın: Şimdi Nihat Genci dinliyorum da şimdi çok önemli konulara gene konuşuyor diyoki ya nedir bu ya diyor vatanını milletini seven adamlar darbecimi olcaklar diyor o zaman bende darbeciyim diyor benide alıp götürün kardeşim diyo yani diyo herşeyinize evet mi dicez sizin diyo hiç diyo öz eleştiriye katlanamıcak mısınız diyor zaten bir takım medya diyosunuz diyor zaten bütün medyayı satın almışsınız kim kalmış diyo satın almadığını diyo yani bitek korktuğunuz diyo TUNCAY ÖZKAN gariban televizyondan mı korkuyorsunuz kardeşim siz diyo veyahut benim şurda haykırmamdan mı korkuyorsunuz diyor çok önemli konulara bu genel kurmayları diyo istihbarat aldı kim verir size istihbaratı kardeşim kendi kafanıza göre diyo bugün diyo vatan için savunan çalışan namuslu şerefli emekli askere dakka başı darbeci lafını konduruyorsun bende darbeciyim diyo bende sizi tenkit ediyorum diyor hadi benide gelip alın diyor ne yapılın diyor o zaten ben sizi dediğiniz adamlar yalılarda otoruyorlar diyor milyarlık yalılarda ben Ankara’nın diyor önemli olmayan yerinde kirada oturyorum sade vatandaşım benim hiç bişeyim yok diyo şimdi şu anda SKY da program yapıyor dediği,

Tape No:6423 de kayıtlı 19.04.2008 saat:17.16 de Şeyma A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; …Şeyma’nın: Saygılar benden efendim saygılar benden biz şimdi bu beyin fırtınamız için tekrar girişimde bulunduk dediği, İLKER’in: Evet efendim dediği, Şeyma’nın: Ben size bir hem Şener Paşaya MAIL yoladım bilgi vermek için size de o MAIL i ayrıca yollayıp bilgilendirmek için yolladım dediği, İLKER’in: Çok teşekkür dediği, Şeyma’nın: 24 Mayısta biz yapıyoruz çünkü Profösör Ersin K. bir tek o günü bize verebiliyor tam gün olarak dediği, İLKER’in: 24 Mayıs çok güzel dediği, Şeyma’nın:Evet şimdi biz yer arayacağız yani yeri daha bilahare bildireceğim ondan sonra davetiyeleri çıkaracağız yarın öbür gün bu yer işi için uğraşacağım Şener Paşaya da haber verirseniz MAIL ini de açarsa belki açıp okumaz diye şey yapıyorum dediği, İLKER’in: Daha vakit var nasıl olsa evet efendim dediği, Şeyma’nın:Bizin bir arkadaşımız Biz Kaç Kişiyizin VEP sayfasına girmiş İnternette birçok ADD Şube olarak üye olmuşlar Biz Kaç Kişiyize diyor ,bizim de böyle bir şey varsa bizde olmak isteriz kuvvetten birlik doğar yani birlikten kuvvet doğar dediği, ilker’in:zaten biz tuncay’la çok yakın ilişki içindeyiz tabi en sonunda bütün bunlar hepsi ADD bütünleşecek tabi hiç bir mahsuru yok dediği, Şeyma’nın: tamam çünkü zaten biz kaç kişiyizden bana bir maıl geldi üye olmayanlarınız lütfen ADD ye olsunlar diye dediği, ilker’in: biz kaç kişiyizin hepsi add üyesi olacak zaten, tabi tuncay da add üyesi oldu dediği,

Tape No:6424 de kayıtlı 19.04.2008 saat:17.23 de M.Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; …M.Şener ERUYGUR’UN: CİHANGİR bile sağda solda konuşuyormuş bırakıyor diye yani M.Şener ERUYGUR’UNENER paşa bırakacak filan diye  yaa nerden çıkıyor bu laflar İlker’cim dediği,İlker’in
: Valla CİHANGİRLE hiç böle birşey konuşulmadı dediği,M.Şener ERUYGUR’UN: O zaman YAVUZ lanmı konuşuldu dediği, İlker’in: YAVUZ’ la da konuşulmadı dediği,M.Şener ERUYGUR’UN: ..nasıl ...ediyorlar .bunlar yaa dediği,İlker’in: Sizin o dilekçe çıktı mı ortaya paşam? Dediği,M.Şener ERUYGUR’UN:Ama hayır canım nereye çıksın canım o nerden bilsin dilekçeyi dediği,İlker’in: Onların hepsini e-mailleri var senin hepsinin var  dediği,M.Şener ERUYGUR’UN: Onlara gitmiyor ki o dediği,İlker’in: Onu bilmiyorum  yoksa biz hiç kimseyle konuşmadık.. ne YAVUZ la ..ne şeyle dediği,M.Şener ERUYGUR’UN: BENİM HER ZAMAN KARARIMDA DEGİM.Şener ERUYGUR’UNİR M.Şener ERUYGUR’UNEYİMDE DEGİM.Şener ERUYGUR’UNİR ..BİZDE Bİ PLAN UYGULUYORUZ dediği,İlker’in: Ama yani CİHANGİR le bakın hiç o zamandan bu zamana ne konuştuk ne görüştük hiç hiç hiç dediği,M.Şener ERUYGUR’UN: Onları hiç konuşmamak lazım evet ..dediği,İlker’in: Hayır ben zaten hani zaten konuşmamda hani karşılaşmadım bile dediği,M.Şener ERUYGUR’UN: Bir haber vereyim dedim demek ki yayıyorlar sağdan soldan birşeyler yapıyorlar ,İlker’in: Başka bir yerden var  dediği

Tape No:6425 de kayıtlı 23.04.2008 saat:11.04’de C.Ç. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; …C
:Siyah bant ile şey yapmış AKP İlçe Başkanı yazmış siyah tüm siyah dediği,İlker’in: Niye koyuyorlar siyah kapanıyorlar diye dediği,C :Protesto ediyor tabi dediği,İlker’in;Vay eşoğlu eşekler dediği,C:Tabi reza..ben fotoğraflarını filan çektim dediği,İlker’in :Ayyy..Vay vay ...bunlar tam eşşek oğlu eşşekler ya dediği,C :Rezalet rezalet facia ya dediği,İlker’in:Atatürk ün önüne mi koyuyor dediği,C :Tabi Atatürk anıtına koydular çiçek bir çelenk yaptırmışlar onun önünü siyah bant çekmişler onun üzerine şey yazmışlar işte AKP İlçe yazmışlar ama siyah yani dediği,İlker’in  :Vah vah dediği,C :Ötekilerden böyle ayrılıyor dediği,İlker’in  :Vay eşşek oğlu eşşekler ya vay şu ya bunlar hakikaten idamlık adamlar tekrar idam hükmünü getireceksin bunları dediği,C :8Tam  şey ya Yahudi’ye göre sembol.....şeyleri  dediği,

Tape No:6426 de kayıtlı 05.05.2008 saat:16.20’de Ünal Y ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; …Ünal Y: Ama bu hepimize bir mesaj  yani yalnız bana şeye değil anlatabiliyor muyum ve DEMİREL sizi tanımıyor duymamıştı isminizi kim bu dedi dedim efendim o esasında ANAP tada görev yaptı dedim ..doğru söledim dimi ?dediği,İlker’in:  Ben mi hayır Anap’ta yapmadım Dsp de dediği,Ünal Y: Nerde? Dediği,İlker’in: Dsp de Dsp de dediği, Ünal Y: Ben Anap dedim anap dedim dediği,:Hayır hayır Anap ta yapmadım..Turgut Özal takımında olm..Ünal Y: Hayır olurda insan sonra anlar ne oldugunu dönüp şey yapar. Dediği,İlker’in: Hayır Hayır Dsp de Dsp de yaptım ..sonra Cumhuriyet halk partisinde kaydolmadan yardım ettim o kadar ..dediği,Ünal Y: Fakat bu sayıda yine çok ses getirdi yalnız şeyde şeyler müthiş kızgın bize Mhp liler, Bize çok hücum ettiniz yaa ne var bu kadar bizim üstümüze geliyorsunuz demişler bizim şeye ankara temsilcimiz var yaa Şerif Ercana .., dediği,İlker’in: Ölemi hangi bakımdan? Dediği,Ünal Y: İşte dergideki yazıl..onlarada epey veriştiriyoruz yaa MHP MHP ..dediği,İlker’in:  Haa MHP dimi Neyse benim yazımda MHP yi hedef almadım ben türban dedim bu seferde Tayyib için yazıcam inşallah dediği, Ünal Y: Şener paşayla dediği,İlker’in: Şey dedi bi ara gene toplanalım biz dediği,Ünal Y:Toplanalım tabi ..dediği,İlker’in
: Şeyde ne derler TUNCER T. falan gene bi durum değerlendirmesi yapalım .. çünkü bu ara gene durum değerlendirmelik bi ortama girdik dediği, Ünal Y: Girdikte bunun sonu ne olur bilinmiyor artık yani evet dediği, İlker’in: İnşallah iyi olur dediği, Ünal Y:Evet yani inşallah iyi olacağa hiç benzemiyor. Ben size bi haber daha vereyim ŞEY GENEL KURMAY BİRİNCİ BAŞKANI YAŞAR BÜYÜKANIT DİYE YARDIMCISI DERGİYİ İADE ETTİLER ..dediği,İlker’in: İkinci başkanla beraber ..dediği,Ünal Y: Evet evet evet evet dediği,İlker’in: Ben içinde Şener Paşa di..olamaz dediği,Ünal Y:HAYIR ONDAN DEYİLDE ONLARA BİZ GEÇEN SAYIDA BAYA HÜCÜM ETTİK YAA dediği,İlker’in:..yazmıştınız dediği,Ünal Y:  Hayır efendim ona da yazdık yaa be sefer dedik helal olsun Tsk mı dediniz bilmem ortalarda gözükmüyor herhalde Cumhuriyeti kollama ve korumakla meşguller dedik yaa geçen sayıda yani  dediği,İlker’in: Anladım dediği,Ünal Y: Fakat ŞENER paşa da ÇETİN paşada derler ki biz inanmıyoruz bunun yani kendisinin yaptığına ..yapıyor dediler dediği,İlker’in: Kimler yapıyor?dediği,Ünal Y: Yani etrafında olan o adamların iş güzaflığı diyorlar dediği,İlker’in: Tabi tabi tabi kendisi bizzat emir vermez onlar komutana yalakalık ..burda şey yapmışlardır hata birkaç cümle almışlardır onu vermişlerdir dergiyi okuyacak zamanı yok ki onun ondan sonra dediği,Ünal Y:Yoo yoo okuyor hatta bana abi el yazısıyla şey yazdı öle değil okuyor da belki diyorum aşağıda açılıyor üzerinde şeyi gördüler ..Tayyibin resmini zannettiler ki o cenaptan bi dergi belki iade ettiler , Çünkü öle aklı başında kişilerin bazıları da diyorlar ki ya niye onun resmini koydun kapağa şeyi yaa kardeşim adama vurmak için koyduk diyorum anlaşıl..aa diyorlar ondan sonra  yok  farkımız var ya arkada MHP bayrağı var hakikaten şey var MHP bayrağı var çok enteresan orijinal  resim o dediği,İlker’in: Onalar gene  dediğiniz gibi duygusal bir alınganlık sonucu  alttaki yalakalarında efendim işte böyle böyle falan deyip onlarda biraz şişirdilerse ondandır .. mühim değil dediği,Ünal Y: Tabi Tabi oda güzel bir şey dediği,İlker’in: Tabi canım çokta önemlide değil yani dediği,Ünal Y: Evet artık zaten çok kötü bir intiba uyandırdı yani..bakıyorum da etraftan çok kötü söylüyorlar insan üzülüyor yani dediği,İlker’in: Önümüzdeki yazıda bi kapağın kenarına arkasına malesef dergimiz geçen sayısı Genelkurmay tarafından... edilmiştir.,Ünal Y: Haa oo onu ben ana bi yazımı yazayım diye düşündüm fakat hiç deymez yazma dediler dediği,İlker’in: Tuncay bey ŞENER paşa siz bi araya gelelim bi öle bi görelim şeyi bi resmi bir daha görüp değerlendirme yapalım ..dediği,Ünal Y
:Tuncay şimdi şeyde Mersinde dönsünde dediği,İlker’in: Dönsün bi ara gelelim,Ordu evindede olabilir, Bi kahve içeriz veyahut bişey yeriz derimki bi müzakere edelim dediği,Ünal Y: Evet ve bunu dedikten sonrada yazıyı yazıyo benim yazıdan örnekler almış ondan sonrada altında kadro diyor birinci ŞENER paşa işte kadro diyor birinci ŞENER paşa ikinci ÇETİN paşa üçüncü siz dördüncü ben sıraya koymuş dediği,İlker’in: Beni o gaztede yazmış onu bana söylediler tama tamam tamam onu bana birisi dediki TUNCAY bey söledi haa bide beni yeni çağ televizyonundaki  yaptıgım konuşmamı nedeniylede yazmış ayriyeten .. dediği,Ünal Y: Ulusalcıların diyor yayın organlarından diyor darbe taraftarı ulusalcıların yayın organlarından maya der..hedef gösteriyor onsekiz yirmi tane isim vermiş..dediği,İlker’in: Savcıları şey ..ihbar yapıyor  dediği,Ünal Y: Göreve çağırmış evet evet dediği,İlker’in
: Aklı sıra hangi belge.. belge ortada yani suç unsuru neyse yazsın bakalım dediği,Ünal Y: Hiç yok canım yani hedef gösteriyor şey gibi DANIŞTAYA YAPTI YA AYNI ŞEYİ .dediği,İlker’in: Tabi tabi tabi Allah kahretmesin benim bu türban yazısından da rahatsız olmuşlardır dediği,Ünal Y: Olmaz olurlar mı olunmıcak yazı değil ki dediği,İlker’in
: ..Neler yazdım orda hakketen dediği,Ünal Y: Fakat şuna bakın biz kapaga koyuyoruz ayaklar baş oldu vaziyet genel durum diyoruz o şimdi diline doladı bunu ayaklar baş oldu diye başkasına sölemeya başladı işçilere falan biz adanım kendisine sölüyoruz oda başkasına sölüyo dediği,İlker’in: Erol MANİSALI’nın ikibuçuk saatlik bir söyleşisi vardı bizim ..toplantısına  bigün teşrif edil .dediği,Ünal Y: Estafurullah  benim haberim yok. nerde ?dediği,İlker’in: Salıları biz birbuçukta toplanıyoruz fenerbahçe ordu evinde dediği,Ünal Y: Haberim yok dediği,İlker’in: Tuncer beyde .dediği,Ünal Y: Tuncer geliyoda ama yani herhalde ben diyorum kii çagır..lazım kendiliğinden gidilmez dediği,İlker’in: Tamam buyrun ben sizi davet edeyim haftaya mesela saat biri çeyrek geçe teşrif ederseniz ben sizi kapıdan haber veririm dediği,Ünal Y: Tuncer le geliriz o zaman dediği,İlker’in: Tuncer .. geliyor onlan gelirseniz Şener paşada gelirse toplantı sonrası biz gene bi araya gelip ..dediği,Ünal Y: Ama bi gariplik olmaz dimi yani benim dediği,İlker’in: Hayır hayır bilakis size orda tanıtı.. söz bile veririz bizim başkanda şey emekli  orgeneral dediği,Ünal Y: Na..paşa hayır yani diyorum ki onlar çağırmadıkça dediği,İlker’in:Hayır hayır bizim davetlimizsiniz canım tabi tabi ..olur diyoruz dediği,

Tape No:6428 de kayıtlı 04.06.2008 saat:14.09 da M.Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; … M.Şener ERUYGUR’UN: Bu hafta yokum ne yaptınız bensiz ne yaptınız siz dediği, İlker’in: Bir şey yapmadık dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Bir şey yapmadınız kontenjanlar filan tamam her halde değil mi dediği, İlker’in: Cihangirin mi dediği, M.Şener ERUYGUR’un:Hayır hayır şeylerin Üniversite ile ilgili dediği, İlker’in:Ha onlar tamam demişti işte o gün ondan sonra bir de şey Ferman hoca ile konuştum Tabi dedi ki önümüzde ki hafta Çarşamba günü toplanalım dedi hatta dedi ki saat birde falan Harbiye de toplan bir şeyler yer oradan gideriz oraya geçeriz dedi olur dedim ben dediği, M.Şener ERUYGUR’UN: Oldu ne oldu Cihangir ne yapıyor çalışmaları dediği, İlker’in: Cihangiri bilmiyorum ben temasım olmadı bu ara dediği,

Tape No:6429 de kayıtlı 04.06.2008 saat:14.09 da Tuncay ÖZKAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İlker’in: Yaa Tuncay cım bi sesini duyayım dedim sen nasılsın ne yapıyorsun? dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: İyiyim valla studyo inşatı yapıyorum dediği, İlker’in: Ne oldu daha yayın başlamadı mı? dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: İşte birinde başlıyoruz paşam dediği, İlker’in: Şener paşa Ankara da ..İstanbul da mısın ? dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Ben İstanbul da’yım paşam dediği, İlker’in: Nasıl iyimi keyfin yerinde mi? dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: İyiyim iyiyim paşam dolaşıyorum koşturuyorum paşam gitmiş biraz konuşmuş sağda solda konuşuyor dinliyorum paşamı ..paşamla konuşmamı .. dediği, İlker’in: Valla bende ben senin adına konuşuyorum onunla .. Tuncay ÖZKAN’ın: Niye böle yapıyor ..niye böle yapıyor? dediği, İlker’in: Bilmiyorum beraber senden sonra bi oturup kunuşuyoruz dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Ya çok . ama bunlar yanlış..o kadar yanlış ki hiç o kadar üzgünüm ki ,Ama ne gerek var ki böle bi kavgaya dediği, İlker’in: Bende bende aynı şeyi  söle..senin sölediklerine aynen katılıyorum Aynı duyguları paylaşıyorum ..şey ne derler ona çevreside onun bi gurup var enteresan tipler ben pek şey etmiyorum tasvip etmiyorum onları ama malesef onlarda böle acayip şey var neyse ben anlatmayayım ..sebeplerini gerekçeleri ..neyse bigün konuşuruz sen bi rahatla da dediği, Tuncay ÖZKAN’ın:  Üstelik bide tabi benimle ilgili söyledigi güvenmiyorum sözüde hayret .. dediği, İlker’in: Ha onu duymadım ben dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Ben çok güvenmiyorum ..bu laf hiç olacak şeymi paşam yaa dediği, İlker’in: Yapma yaa onu hiç duymadım ciddi sölüyorum kime sölemiş  dediği, Tuncay ÖZKAN’ın:Yok Bursadaki toplantılar sırasında söledigi laf dediği, İlker’in: Ya ne yapıyor .. dediği, Tuncay ÖZKAN’ın:Bu kadar politik davranıcaksa zaten şeye gerek yok yani  ADD ye gerek yok hemen  CHP ye gitsin ..alırlarsa tabii. dediği, İlker’in: Ya hayret ben bak ..bukadar konuşuyoruz burda  ..ben senden sonrada çok konuştum ya  herro ya merrodur bunun başka bi üçüncü şıkkı olmaz dedim dolduruşa geliyor dediği, Tuncay ÖZKAN’ın:Kolay gelsin kendisine ..dediğim gibi bu işin sonunda yani tabi ilişkimiz ekisi gibi devam edemez ..eğer bu çizgisini korursa .. dediği, İlker’in:seferde böleyse  haklısın yani .. ban göre de yanlış ben sölerim ..herkes bişeyler söleyebilir ama onun farklı şekilde konuşması lazım ben onu sölerim ..neyse bi araya geliriz Tuncaycım dediği, Tuncay ÖZKAN’ın:Tabi paşam memnuniyetle dediği, İlker’in: BEN SENİ ÇOK SEVİYORUM dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Sağolun bende paşam.çok teşekkür ediyorum dediği,  İlker’in: Yaa senin başarını candan istiyorum.. dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Sağolun paşam biliyorum dediği, İlker’in: bide her şekilde her şekilde her türlü desteğe hazırım dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Sağolun paşam çok teşşekür ederim .. dediği, İlker’in: Sen bu ülkeye lazımsın dediği,

Tape No:6430 da kayıtlı 12.06.2008 saat:16.45 de Tuncay ÖZKAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; …İlker’in: Canım benim sağol Tuncaycığım ben dün Şener ile beraberdim,Konuştuk kesinlikle böyle bir şey söylemedim söylesem en yakın sensin diyo sana söylerim diyor böyle bir şey olurmu ya dedi ben de dedim ben böyle bir şey duymadım dedim Tuncay a söyledim dedim ama dediği,  Tuncay ÖZKAN’ın: Ah Paşam Ah Paşam ah dediği, İlker’in: Ama kesinlikle diyor Bak ciddi söylüyorum yemin etti dediği, Tuncay ÖZKAN’ın:Ah paşam ah paşam ah paşam ah Ali ERCAN açıyor diyor ki Tuncay ile bizim hiç bir anlaşmamız yok biz hiç bir şekilde bir araya gelmedik dediği, İlker’in: Ali ERCAN şöyle söyleyeyim Ali ERCAN tabi sınıf arkadaşı ona fazla şey edemiyor Dernekten de çok büyük tepki var Ali ERCAN A genelede bir tepki var onu da yani böyle dışlayamıyorda dediği, Tuncay ÖZKAN’ın:ve oturduk üçümüz bir konuşma yaptık dediği, İlker’in: hiç değişmedi diyor benim şeyim dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Ya Hiç Değişmedi Nasıl Değişmedi Her Yerde Tam Tersi Hiç Alakası Yok Diyor Şimdi Ben 32 Günkü Programına Çıktım Orada Paşamyı Savunayım Diye Göbeğim Çatladı Ya dediği, İlker’in: Şimdi gene o zaman önümüzde ki hafta şey var zaten Genel Kurul var ondan evvel bir araya gelelim Tuncaycığım dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Valla Paşam şey ben Bursa Başkanımız kendisinden Bursa Dernek Başkanı kendisinden zaten benim ve kendisi ile görüşmek için bir Salı günü için bir randevu talep edecekti bilmiyorum ne yaptılar o konuşma görüşme dediği, İlker’in:Şimdi zaten şeyde Mustafa hoca Şener Paşa filan dedi ki bir Tuncay ile beraber oturup bir konuşacağız dedi bu şey öncesi eğer bu tarafta İstanbul daysa ben de katılırım mutlaka şey öncesi Kurultay öncesi bir toplanmamız lazım tamam mı dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Ya Paşam birlikte biliyoruz yapmayın ne olur ilk konuştuğumuz şey ile bu gün bulunduğumuz yerin ne alakası var paşam ya dediği, İlker’in: Şimdi yemin ediyor ben Tuncay için öyle bir şey söylmedim ben diyor ben diyor ONU İÇİN DİLEKÇE BİLE VERDİM DİYOR(acaba nereye veriyor örgütün üst düzey yönet lerinemi) ben severim hala dedi dünkü ben sana onun söylediklerini söylüyorum dediği, Tuncay ÖZKAN’ın: Ali ERCAN şeyi arıyor Denizli ADD Yİ arıyor oradakiler diyor ki ya paşam ile Tuncay bey birlikte liste çıkartacaklarını söylüyorlar birlikteyiz diyor verilen yanıt asla ikisi asla bir araya gel, biz Tuncay ÖZKAN ile asla bir araya gelmeyiz Ulan biz ama paşam öyle şey olur mu yani benim Adıma Bu Stratejiyse Yanlış Taktikse Yanlış Taktik Bu Streteji Ve Tatktik Rezaleti Karşısında Ben Şok Oluyorum Yani Paşam Ne Diyim Paşam muhtemelen örgütün kendi içinde aldığı karar gereğince muhalefetin de ERGENEKON yönetiminden olması gerektiğinden aralarındaki anlaşma gereği sözde karşıt gruplarmış gbi hareket ediyorlar buradanda kendisi bu na kızıyor ölçünün kaçırıldığını düşünüyor. dediği,  İlker’in: Canım benim neyse bi araya geliriz dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli İlker GÜVEN’ in 28.03.2008 günü saat 09.55’te Tuncay ÖZKAN ile yaptığı telefon görüşmesi incelendiğinde özetle;  Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR ile Tuncay ÖZKAN’ ın buluşmaları için aracılık yaptığı, 

Şüpheli beyanında, Tuncay ÖZKAN’ı daha önce ADD’nin düzenlemiş olduğu mitinglere yardımcı olduğu için tanıdığını, Daha sonra birkaç defa Tuncay’ın ADD’ye üyeliği ile ilgili buluşarak yemek yediklerini  tanışıklığının buradan geldiğini,Bir dönem Tuncay ÖZKAN’la ADD’ye katılması için görüşmeler yaptığını,. Ancak daha sonradan olumsuzlukla sonuçlandığını, Bildiği kadarıyla şu an her iki oluşumda tamamen ayrı ve kopuk olduğu,

Şüpheli İlker’in; 29.01.2008 günü saat 19.08’de Ferman D.’nin ile yaptığı görüşmede özetle;  “…Yök toplantısının gidişatı belli olsun ondan sonra şey ederiz biraraya gelelim” dediği, Ferman’ın “Belli olmaz kar o işler belli olsun tam yol haritamız çıksın ortaya” dediği, şüphelinin “yani yani sonuçta lazım ülke bak ne durumlara gitmeye başlıyor ya” “yani şimdi çok yönlü çok ciddi değerlendirmeler yapmamız lazım” “bu iş öyle ufak onu kurtar bunu kapat falan değil BAŞKA ZEMİNLERE KAYMAYA BAŞLADI” dediği, Ferman’ın “Tabi tabi anladım bırak öyle gitsinler siz Şener paşama haber verirsiniz” “Oldu mu yani rektör bey ...... bu gidişat belirsin, Ankara’da zaten toplanamamışlar” “Toplanamamışlar seçimler yapılamamış yapılan seçimleri Cumhurbaşkanı kabul etmemiş falan filan böyle bi belirsizlik var şuanda o belirsizlik ortaya çıksın gitsin ondan sonra bi araya gelelim” dediği

Şüpheli İlker’in; 12.02.2008 günü saat 11.30’da Mehmet Şener ERUYGUR ile yaptığı görüşmede özetle;  şüphelinin “Tamam Perşembe günü için 12’de Cuma hoca bekliyormuş” “Perşembe günü saat 12 de Beykent şey Beylikdüzü’nde” “11 de gideriz aynı gün diyorum ki ordan çıktıktan sonra Halis ile de toplansak” dediği ve gitmek için sözleştikten sonra M. Şener ERUYGUR’un “…bunlar türbanı mürbanı serbest filan bırakmasınlar” dediği, şüphelinin “kimler?” dediği, M. Şener ERUYGUR’un “cuma hocalar falan” dediği, şüphelinin “yok karışacaz perşembe günü” 

Şüpheli İlker’in; 25.02.2008 günü saat 18.43’te Mustafa YURTKURAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  “Sevgili Rektörüm İlker GÜVEN” dediği, Mustafa’nın “Sevgili komutanım değerli paşam benim en büyük Amiralim saygılar sevgiler sunuyorum” …“Oda aday biliyorsun” “Benden sonraki rektörlük adayı” “…O REKTÖR OLURSA SERBEST KALACAM HİMMETİNİZE GELİP TESLİM OLACAM” dediği, şüphelinin ise “Burda beraber yürütürüz Şener Paşa, Sen, Ben” dediği, Mustafa’nın “PAŞAM EMİRLERİNİZİ BEKLİYORUM” dediği, 

Şüphelilerin Kendi Aralarındaki Telefon Görüşmelerine Bakıldığında Üniversitelerle Alakalı Her Konuya Karıştıkları, Üniversite Rektörlerinin Ve Yök Üyelerinin seçimlerinden YÖK tarafından alınan kararlardan beğenmediklerini uygulatmamaya kadar her konuya müdahale ettikleri, üniversite yapılanmasında Rektörlerden özel üniversitelere kadar hakimiyet kurma gayreti içinde oldukları. 

Şüpheli İlker’in; 12.02.2008 günü saat 17.24’te Ünal YALDIRIK ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  “…Bi ortalığa baksanıza ya ortalık toz duman ya it eti at eti şey it izi at izi hepsi birbirine karmakarışık” dediği, Ünal’ın “KARMA KARIŞIKTA YANİ BU PEKİ ŞANLI ORDUMUZ NE YAPIYOR” dediği, şüphelinin “EVET DEĞERLİ KOMUTANIMIZ DİYORSUN DEĞİL Mİ” “ODA FENERBAHÇE GALİP GELİNCE GÖBEK ATIYOR” “Ordunun ihalesine giripte onu dışlayan mahkûm olmuş herif ikinci başkanı da yanında türbinde yer alıyor” “Bakın bende daha çok haber var” “ÜÇ TANE FAY HATTI VAR ÜSTADIM BİRİNCİSİ EKONOMİK FAY HATTI ONU SALLARSAK BELKİ BUNLAR O ENKAZIN ALTINDA KALIR RAHATLIKLA EL KONULABİLİR BUNLARA” dediği, Ünal’ın “YOK ŞİMDİ ONU 2B YE ÇIKARTARAK ONUN ALTINDAN SIYRILACAKLAR ONLAR” dediği, şüphelinin “Birisi öhö desin en kaz çıkınca bunlar masumu oynarlar ONUN İÇİN BİRAZCIKTA ARKADAŞLARIN KARIŞMAMASI Bİ BAKIMADA HAYIRLI” “EKONOMİK ENKAZIN ALTINDA ONLARIN YÜZÜNDEN KALDIK OLMASIN DİYE BEKLİYOR OLABİLİRLER” dediği, Ünal’ın “Millette bütün ümidini kesiyor en feci o ya, ORDUSUNDAN ÜMİT KESMEK NE DEMEK Bİ ŞEYİN” dediği, şüphelinin “YOK YOK BEN UMUT VARIM AŞAĞILARDA HERHADE BİRŞEY VAR” dediği

Şüpheli İlker’in: 16.02.2008 günü saat 19.52’de Mehmet Şener ERUYGUR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  M. Şener ERUYGUR’ un M. Şener ERUYGUR’ un “O şey Birol BAŞARAN bi şeyler söylemişti ya benide alkışlarken çekmişler ya öyle ya” dediği, İlker’in:  “Bende vardım bende alkışlıyordum beraber” dediği, M. Şener ERUYGUR’un “SENİN ALKIŞLAMANLA BİZİMKİ FARKLI TABİ” dediği, İlker’in ise “HAA O ŞEY ANLADIM, anladım HANİ ŞEY Mİ DARBE Mİ ŞERİAT MI DARBEDEN YANAYIM DEMİŞTİ ALKIŞLAMIŞTIK ONU DİYORSUN” 

Şeklinde yaptığı görüşmede bizzat kendilerinin yapılan konuşmaları alkışlamalarının farklı anlaşılacağını aynı konuda Halis Yavuz IŞIKLAR yaptığı görüşmede zaten Mehmet Şener ERUYGUR darbeci olduğu bilinyor ondan diyerek Mehmet Şener ERUYGURun darbeci olduğunu vurguladığı gibi yukarıda ki konuşma içerikleride hem sanık İlhan SELÇUK’un konuşmasında kapatma davasının arkasında ekonomik kriz de gelirse kaos ortamının olacağı ve askere müdahale için ortam oluşacağını vurguladığı gibi bu işin aynı zamanda şüpheli İlker GÜVEN tarafından Ekonomik Fay hattının sallanmasından da el konulma ortamının oluşacağının vurgulanması, ayrıca şüpheli Sinan Aydın AYGÜN tarafından aynı tarihlerde her konuşma ve ortamda Türkiye’yi Büyük bir ekonomik krizin beklediğin söylemesi ise aralarında alınmış örgütsel kararların uygulanmaya yönelik olarak yaptıkları dezenformasyon ve darbeye tahrik eylemlerini oluşturmaktadır.

Şüpheli İlker’in: 30.12.2007 günü saat 18.31’de İslam A. ile yaptığı  telefon görüşmede özetle;   bir süre çeşitli konularla ilgili görüştükten sonra İslam’ın “…Bu ING Bank diye bir Banka var malumunuz Belçika’da, şüphelinin Oyakbank’ında hisselerinin çok büyük bir bölümünü aldı” “Okey şimdi o zaman Oyakbank bir nevi şu anda Türkiyedeki mümessilliği haline geliyor onun şubesi gibi” “Ben şunu rica ediyorum bizim Belçikada bir paramız olsa ki var 35 milyon 5 yüz bin dolarımız” “… Bu paranın Oyakbank tarafından buraya çekilmesi istenmesi burdaki sahibi tarafından yazılı evrak olduğunda mümkün değil midir” dediği, şüphelinin “Mümkün tabi canım o burda döviz hesabı açtırır bankaya oradan transfer eder” “…esas şubesine talimat vererek buraya transferini isteyebiliriz tabi” dediği, İslam’ın “…Bi tanıdığınız bir devreye bu konuda bir müdür vasıtasıyla girişsek desek ki bizim şurda bankanızda paramız yine ING bankta var, bizde şimdi Oyakbank’tayız bu paranın transferi buradan istiyor desek olmaz mı” “Peki yönlendir bizi hangi şubeye çektirelim Oyakbank’a” dediği, İlker’in “… Nilgün Hanım var benim bankada benim şubede müdür yardımcısı” “PEKİ BU PARANIN TEKRAR SORUYORUM BU PARANIN KAYNAĞI AKMI KARAMI BU ÇOK ÖNEMLİ İSLAM BEY” “O ZAMAN KENDİ HESAPLARINA GÖNDERECEKLER EĞER AKSA TEMİZ PARAYSA BENİM HASABIMA GÖNDEREBİLİRİZ” dediği

Şüpheli İlker’in: 30.12.2007 günü saat 18.53’te Nilgün S. ile yaptığınız görüşmenizde özetle;  “Şimdi şeyi soracam…” “Hollanda da bu bizim Oyak’ı satın alan bankada 35 milyon dolar parası var, onu bizim ..şubeye ... nasıl transfer ettirebiliriz yani nasıl bir işlem yapılması lazım” “Şimdi kendi adına nasıl olur benim hesaba da olabilir mi?” dediği, Nilgün’ün “Olur ….İlkerin .. hesap numaranızı verirseniz tabiki olur” dediği 

Şüpheli İlker’in:  30.12.2007 günü saat 18.56’da İslam A. ile yaptığınız görüşmenizde özetle;  bir süre para transferi hakkında görüştükten sonra “BURDAN SENİN BİR GELİRİN OLACAK HERHALDE DİMİ” dediği, İslam A.’ın da “EVET İNŞALLAH SİZEDE BİRŞEYLER ÇIKARTMAYA ÇALIŞIYORUM MERAK ETMEYİN” dediği, şüphelinin de “Ha benim hasaba gelirse tabi” dediği, İslam A.’ın ise “HALİYLE OLUR EN AZ 100 BİN OLUR ABİ” dediği, şüphelinin “O ZAMAN BU KARA PARA MI YAV” dediği, İslam A.’ın “Hayır” demesi üzerine şüphelinin “Ama Belçikadan geleceğine göre umurumda değil yav nerden gelirse Nijeryadan gelse o zaman hallederiz de” dediği ve vergi konusu sorduğunuz da ise İslam A.’ın “HİÇ YAV OTOMATİK KESECEK ABİ YAV DÜNYANIN HER YERİNDE TERTEMİZ HERHANGİ BİR ŞEY YAPMAMIŞ HERHANGİ BİR BAĞIN YOK SADECE SENLE OLACAK HASAP NUMARANI KULLANDIRIYORSUN BU KADAR BASİT HERŞEYDE GEÇERİZ BİRŞEYDE OLURSA”

Şüpheli İlker’in:  05.02.2008 günü saat 11.49’da Yalçın / Halis S. ile yaptığı görüşmede;  Yalçın’ın Profesör bir arkadaşı olduğundan ve yurt dışından gelecek olan paradan bahsettiği, daha sonra telefonu Halis S. isimli şahsa verdiği, şahsın da size transfer edilecek (daha önceki görüşmelerde de geçen para konusu) parayla ilgili bilgi verdiği fakat Şüpheli beyanında; Halis S. görüşmelerde geçen paranın sahibi olan kişi olduğu, şahsı tanımadığını, Yalçın vasıtasıyla İslam A.’a daha sonrada kendisine telefonla ulaşan kişi olduğu beyan etmesinden samimi olmadığı anlaşılmaktadır. 

Şüpheli İlker GÜVEN’ in ikametinde yapılan aramada elde edilen Op.Dr. Turhan ÇÖMEZ, Prof. Dr. Ümit ÖZDAĞ, Prof. Dr. Cuma B. isimli şahıslara ait kartvizitler hakkında sorulan soruya vermiş olduğu cevapta;Turhan ÇÖMEZ’ i Avrasya Vakfının olduğu konferansa Şener ERUYGUR ile birlikte gittiklerinde tanıdığını; Konferansı sunan kişinin Turhan ÇÖMEZ olduğunu, Turhan ÇÖMEZ’ in  konferansa katılan herkese kartvizitini dağıttığı için kendisinin de aldığını, Kendisi ile herhangi bir irtibatının olmadığını,Ümit ÖZDAĞ’ ı Ferman D. ile birlikte gittiği bir konferansta tanıdığını, Burada konferansa katılan katılımcılara kartvizitini dağıttığı için kendisinin de aldığını, Kendisi ile herhangi bir irtibatının olmadığını,Cuma B. ile ilgili olarak yukarıda tanışıklığını beyan ettiğini,

Yeniden Müdafaa-i Hukuk Hareketi Derneği Başkanı Ertuğrul Zeki Ö.’nin İlker GÜVEN’ e hitaben yazdığı yazı, Dernek Kuruluş bildirisi, Yeniden Müdafaa-i Hukuk Hareketi Telefon Zincirini gösterir yazı olduğu tespit edilmiştir.

Şüphelinin yeniden müdafaa hukuk hareketine üye olmasından da ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN talimatları doğrultusunda kurulan tüm derneklerle ilgilendiği anlaşılmaktadır. 

Şüpheli İlker GÜVEN’ de elde edilen, Hür ve Kabil Edilmiş Masonlar BÜYÜK LOCASI başlıklı 15.06.1996 tescil tarihli İlker GÜVEN’ e ait, Önder Ö.’in imzaladığı Diploma hakkında sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; Belirtilen tarihte almış olabileceğini, Söz konusu Derneğe girdiği ve üyesi olduğunu gösterir belge olduğunu, Hatıra amaçlı sakladığını beyan etmiş aynı Mason Kulübüne şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ünde üye olduğu çıkan belgelerden anlaşılmıştır. 

Şüpheli İlker GÜVEN’ de elde edilen, Emekli Onbaşı ÖZER’ in yazdığı anlaşılan, “Sevgili Yaşar Paşam” başlıklı, “Uzun lafın kısası İhtilal Türkiye' yi 25 yıl Şeriat 250 yıl geriye götürür TERCİH SİZİN” ile biten yazıyı Kimin ne zaman ne için gönderdiğini hatırlamadığını,

Şüpheli İlker GÜVEN’ de elde edilen Çeşitli tarihlere ait (1999–2000) GİZLİ ibareli çok sayıda İç İstihbarat Formu başlıklı yazıların olduğu, içeriğinde PKK ve irtica vs. konulu bilgilerinin bulunduğu raporlarların da ele geçirildiği. 

Halis Yavuz IŞIKLAR Savcılık İfadesinde; İlker GÜVEN' i  Şener ERUYGUR' un devre arkadaşı olması sebebiyle tanıdığını, 

Mehmet Şener ERUYGUR savcılık ifadesinde; İlker GÜVEN' i 1990–1991 yıllarında Milli Savunma Bakanlığında genel plan prensipler daire başkanlığı yaptığı dönemden beri tanımakta olduğunu, Emekli olduktan sonra da ADD üyesi olduğunu, Son seçimden sonra da bilim ve danışma kurulu üyesi olduğunu, Kendisi ile telefon ile ve sık sık yüz yüze görüştüğünü,

Şüpheli İlker GÜVEN’ in dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu görüşmeler  

1
Hüseyin Vural VURAL



    4
2
Halis Yavuz IŞIKLAR



604
3
Mehmet Şener ERUYGUR



434
4
Ahmet Tuncay ÖZKAN



  37
e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

10 Haziran 2008 tarihinde Marmaris Atatürkçü Düşünce Derneği Başkanı (E) Hv. Mu. Ala. Mukabil G. tarafından Atatürkçü Düşünce Derneği Genel Başkanlığına hitaben “Üyelerden gelen uyarılar genel başkanın dikkatine” konulu yazıda;

“Atatürkçü Düşünce Derneğinin olağan genel kurulu öncesi, özellikle ” biz kaç kişiyiz” hareketine üye olmuş, ancak Kanal Türk’ün satışından sonra topluluktan ayrılmış ve ADD üyesi olan kişilerden gelen bilgiler doğrultusunda;

Tuncay Özkan ve topluluk yöneticilerinin, üyelerinden gizli olarak, ADD yönetimine girme ve ADD yi kendi amaçları doğrultusunda kullanma kararı aldıkları, bazı delege ve şubelerin ikna edildiği ihbarı alınmıştır. 

Atatürkçü Düşünce Derneği’nin, hiçbir siyasi parti ve sivil toplum oluşumu tarafından kullanılmasına asla müsaade edilmeyeceğinden emin olmakla birlikte, söz konusu duyumlara karşı önlemlerin gereken hassasiyetle alınması hususunu emir ve tensiplerinize arz ederim.” Şeklinde yazıların yazıldığı görülmüştür.

Şüphelinin ADD’nin üyesi ve Danışma Kurulu üyesi olduğu, 

1- Mehmet Şener ERUYGUR un tüm derneksel faaliyetlerini organize ettiği,

2- Mason locasının üyesi olduğu,

3- Yeniden müdafaa hukuk hareketine katıldığı



“Örgüt üyelerinden Mehmet Şener ERUYGUR, Tuncay ÖZKAN,  Turan ÇÖMEZ, Birol BAŞARAN, Yavuz Işıklar ile irtibatlarının bulunduğu, ADD içinde danışma kurulunda olduğu, yukarıda açıklanan tapelere göre Mehmet Şener ERUYGUR ile Tuncay ÖZKAN arasındaki ilişkilerde köprü olarak görev yaptığı, yine üniversite yapılanması içindeki Örgütsel faaliyetleri organize ettiği, örgütün birçok miting ve paneline katıldığı, Birol BAŞARAN tarafından verilen panele katıldığı, yaptığı görüşmede;  “Vay eşşek oğlu eşşekler ya vay şu ya bunlar hakikaten idamlık adamlar tekrar idam hükmünü getireceksin bunları” 



12.02.2008 günü saat 17.24’te Ünal Y. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; “…Bi ortalığa baksanıza ya ortalık toz duman ya it eti at eti şey it izi at izi hepsi birbirine karmakarışık” dediği, Ünal’ın “karma karışıkta yani bu peki şanlı ordumuz ne yapıyor” dediği, şüphelinin “evet değerli komutanımız diyorsun değil mi” “oda fenerbahçe galip gelince göbek atıyor” “ordunun ihalesine giripte onu dışlayan mahkûm olmuş herif ikinci başkanı da yanında türübünde yer alıyor” “bakın bende daha çok haber var” “üç tane fay hattı var üstadım birincisi ekonomik fay hattı onu sallarsak belki bunlar o enkazın altında kalır rahatlıkla el konulabilir bunlara” dediği, ünal’ın “yok şimdi onu 2b ye çıkartarak onun altından sıyrılacaklar onlar” dediği, şüphelinin “birisi öhö desin enkaz çıkınca bunlar masumu oynarlar onun için birazcıkta arkadaşların karışmaması bi bakıma da hayırlı” “ekonomik enkazın altında onların yüzünden kaldık olmasın diye bekliyor olabilirler” dediği, ünal’ın “millette bütün ümidini kesiyor en feci o ya, ordusundan ümit kesmek ne demek bi şeyin” dediği, şüphelinin “yok yok ben umut varım aşağılarda herhade birşey var” dediği,

Şüpheli İlker Güven’ in 19.04.2008 günü saat 17.16’da emirgan add şube başkanı ş. a. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  “Şeyma’nın “bizim bir arkadaşımız biz kaç kişiyiz’in web sayfasına girmiş internette birçok add şube olarak üye olmuşlar biz kaç kişiyiz’e diyor” “bizim de böyle bir şey varsa bizde olmak isteriz kuvvetten birlik doğar yani birlikten kuvvet doğar” dediği, şüphelinin ise “zaten biz Tuncay’la çok yakın ilişki içindeyiz tabi en sonunda bütün bunlar hepsi add bütünleşecek tabi hiç bir mahsuru yok” “biz kaç kişiyizin hepsi add üyesi olacak zaten” “tabi tuncay da add üyesi oldu”

Şeklindeki beyanlardan şüpheli İlker GÜVEN in sadece ADD üyesi olmadığı diğer stk’lar arasında birleştiricilik vazifesi yaptığı ayrıca Mehmet Şener ERUYGUR ile Tuncay ÖZKAN arasındaki görüşmelere aracılık yaptığı, bu konularla alakalı olarak Mehmet Şener ERUYGUR un doğrudan Tuncay ÖZKAN la görüşmediği iletişimi şüpheli İlker güvenin sağladığı, anlaşılmaktadır. 

“Şüpheli İlker GÜVEN’ in 07.06.2008 günü saat 20.48’de Tuncay ÖZKAN ile yaptığı telefon görüşmesinde; …Tuncay ÖZKAN ’ın “..Bu kadar politik davranacaksa zaten şeye gerek yok yani  ADD ye gerek yok hemen  CHP’ye gitsin ..alırlarsa tabii.” dediği, şüphelinin ise  “… herkes birşeyler söyleyebilir ama onun farklı şekilde konuşması lazım ben onu söylerim ..neyse bir araya geliriz Tuncaycım” “BİDE HER ŞEKİLDE HER ŞEKİLDE HERTÜRLÜ DESTEGE HAZIRIM” 

Şüpheli İlker GÜVEN’ in 12.06.2008 günü saat 16.45’te Tuncay ÖZKAN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Tuncay ÖZKAN ın “Ulan biz ama paşam öyle şey olur mu yani benim adıma bu stratejiyse yanlış taktikse yanlış taktik bu streteji ve tatktik rezaleti karşısında ben şok oluyorum yani paşam ne diyim paşam” demesinde de aralarında stratejik olarak anlaşmazlık varmış gibi hava oluşturup birlikte hareket ettikleri anlaşılmaktadır. Tuncay ÖZKAN’la aranızda nasıl bir irtibat vardır ki kendisinde M. Şener ERUYGUR’u savunma ihtiyacı hissetmektedir şeklinde soruya ise;

“Bir televizyon programında Nazlı I., Şener ERUYGUR’un darbeci olduğunu dolayısıyla ADD’nin de darbeyi savunduğunu iddia etmiş. O programda Tuncay ÖZKAN’da kendisinin ADD üyesi olduğunu ve Şener ERUYGUR’un böyle bir düşüncesi olmadığını söylemiş. Ayrıca burada şunu da belirtmek istiyorum bu program görüşmeden önce hazırlanmış ve görüşme yaptığımız tarihten üç gün sonra yayınlanmış Strateji derken ADD ile Biz Kaç kişiyiz isimli oluşumun birleşmesi kastedilmektedir” 

Şeklindeki beyanından da aralarındaki örgütsel ilişkinin varlığı ortaya çıkmaktadır.

Şüphelinin beyanına göre ADD nin Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği gibi bir sürü derneklerle ortak mitingler düzenlendiği, ADD’nin Ankara Tandoğan’da 2008 yılında düzenlediği mitingde Mehmet Şener ERUYGUR ile birlikte yer aldığı anlaşılmaktadır.

Şüphelinin İlker GÜVEN’in Mehmet Şener ERUYGUR ile kendisinden daha alt birimlerde görevli Halis Yavuz IŞIKLAR arasındaki irtibatları sağladığı, ADD ile alakalı gayri resmi işlerin finansmanında Halis Yavuz IŞIKLAR ı kullandıkları ve bu şahsı talimatlar vererek yönlendirdiği anlaşılmaktadır.

Şüphelinin Tuncay ÖZKAN ile de irtibatları sağladığı, Mehmet Şener ERUYGUR’un talimatlarını Tuncay ÖZKAN a ilettiği ayrıca devlete ait gizlilik içeren belgeyi elinde bulundurduğu 

Şüpheli İlker GÜVENİN ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyesi olmak ve yasaklanan belgeleri temin etmek suçlarından eylemleri gereğince TCK, 314/2, 334 ve  3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

8- Şüpheli Birol BAŞARAN

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı 

Emniyette Susma Hakkını kullanmıştır.

    Savcılık beyanı

04.07.2008 tarihli Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle;1985-1989 arası Ankara İş Bankası Bilgi İşlem Uzmanlığı yaptığını, 1989-1994 başına kadar İstanbul Sabancı’nın Bilgi İşlem Şirketi olan BİMSA’ da 4,5 yıl kadar çalıştığını, 9 ay kadar 1994 yılında KOÇ Grubunda OTOSAN Pazarlama’ da Bilgi İşlem Müdürü olarak çalıştığını, 1995’ ten sonra da VİZYON BİLGİ İŞLEM ŞİRKETİ’ ni kurup serbest olarak çalıştığını, 2008 yılı başlarında da oradaki ortaklığından çıkarak serbest olarak çalıştığını, ortalama aylık gelirim 3000-5000 ytl malvarlığı olarak Ataşehirde 2 daire, Bodrum’ da 1 daire ve Kurtköy’ de bir arsasının olduğunu, arabasının şirket üzerine olduğunu, 2005 yılında ADD’ den istifa ettiğini, tamamen organik bağını kopardığını, iş için yurt dışına gidip geldiğini 2008 yılı içinde Amerika, Portekiz, Arabistan ve İran ülkelerine gittiğini, 2004 yılı son aylarında da USİAD Genel Sekreterliği görevine seçildiğinin hala da göreve devam ettiğini,

Şüphelilerden; Emin GÜRSES, İbrahim BENLİ, Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU ve Mehmet Şener ERUYGUR’ u tanıdığını,

Emin GÜRSES’ i 2004–2005 yıllarında 9 aylık bir süre ADD Kadıköy İlçe Başkanlığı yaptığını, o dönemde Emin GÜRSES’i bir konuda konuşmacı olarak panele davet ettiğini oradan tanıdığını,
İbrahim BENLİ’ yi USİAD Yönetim Kurulu Üyesi olarak 2004 veya 2005 yıllarından beri tanıdığını, 

Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU’ nu aynı şekilde ADD İlçe Başkanı iken panele çağırdığını oradan tanıdığını,
Şener ERUYGUR’ u da o tarihlerde emekli olup derneğe üye olduğu için tanıdığını, 

İşyerinde ele geçirilen kendisine ait bilgisayar harddiskinin içinde bulunan "Salı Günü saat 19.00 Harbiye Orduevi’nde yemek, Şener Paşa, Yaşar HACISALİHOĞLU, Barış DOSTER, Deniz TANSİ, Uğur SETEN .... Cumhuriyet Strateji CD- USİAD ilişkisi kur. - Cumhuriyet’ e abone, ayda 500 milyon, Mehtap YILDIZ, jeopolitik para ödeme, Müdafaai Hukuk para ödeme, Selim SOMÇAĞ para ödeme, Venüs para yollama" şeklindeki yazılar sorulduğunda; Şener Paşa ile yaklaşık 3 yıl önce Harbiye Orduevi’nde ADD Genel Başkanlığı’na başkan adayı olmak için kendisinin görüşlerine başvurmak amacıyla yaptıkları bir yemekli toplantı olduğunu, burada ismi geçen YAŞAR HACISALİHOĞLU Jeopolitik Dergisi’nin Genel Yayın Yönetmeni aynı zamanda İ.Ü’ nün öğretim görevlisi olduğunu, yaklaşık 3-4 yıl öncesinden ADD başkanı iken tanıştığını, Barış DOSTER Cumhuriyet Gazetesi’nin muhabiri olduğunu, şu anda Yeditepe Üniversitesi’nde öğretim görevlisi olduğunu, kendisi ile 2001 yılında CHP Genel Başkanlığı’na aday olduğu sırada tanıştığını, Deniz TANSİ Barış DOSTER’ in arkadaşı olduğunu, Yeditepe Üniversitesi’nde öğretim görevlisi olduğunu, Uğur SETEN de Beşiktaş ADD İlçe Başkanı olduğunu, o toplantıda Şener Paşa’nın ADD Genel Başkanlığı konusunun görüşüldüğünü, Cumhuriyet Strateji CD- USİAD ilişkisi kur. Şeklinde ki notu Cumhuriyet Strateji 1 yıllık ekinin CD olarak basılıp USİAD sponsorluğunda dağıtılması konusundaki Sertaç EŞ ismindeki Cumhuriyet Ankara’ da çalışan, bu eki çıkaran şahısla görüştüğünü, daha sonra görüşmediğini, Cumhuriyet’ e abone (ayda 500 bin) yazan notu kendisinin aldığını, aynı görüşme içerisinde Cumhuriyet’ e kendisinin mi USİAD mı abone olacağını tam olarak hatırlamadığını, ayda 500 bin verileceğini ama olmadığını, Jeopolitik, Müdafi Hukuk Dergileri’ne abone olduğunu onların paralarının ödenmesi için, Selim SOMÇAĞ da internet üzerinden ekonomik danışmanlık yapan şahıs olduğunu, kendisinin de abonesi olduğunu, Venüs’ ün de kızı olduğunu, ona para yollama notlarının olduğunu, Mehtap YILDIZ’ ın şirkete tanıtım elemanı olarak alınacağını fakat alınmadığını, onunla ilgili aldığı notlar olduğunu, 

Diğer sayfada bulunan Maltepe ADD PC bekliyor, Şişli ADD diye alınan notlar UMAG ugurmumcuvakfı komple. doc ... Şeklindeki notlar sorulduğunda; Bunların işiyle ilgili olduğunu, bazı şubelere bilgisayar temini veya tamiri ile ilgili notların olduğunu, Ali BALYEMEZ kendisinden sürekli borç olan bir arkadaşının olduğu, Nuri KURTCEBE de karikatürist olduğunu, ADD’ deyken kendisine geldiğini,

Siyaset başlıklı desteklenenlerden yazılar istenecek, özgeçmişler toplanacak, otel ayarlanacak....slogan bulunacak (Biz devrimciyiz, Devireceğiz, Ya DBP, Ya CHP) Bir otelde toplantı yapılacak ....şeklindeki notlar kendisine ait olduğunu, bu notları 2005 yılında aldığını "biz devrimciyiz devireceğiz" şeklindeki sloganı Deniz BAYKAL’ ı parti içinde Genel Başkanlıktan düşürmeye yönelik yapmış olduğu çalışmanın olduğunu, DBP de Deniz BAYKAL Partisi anlamında olduğunu,

Dosya içerisinde bulunan ve Emniyet Müdürlüğünce çözümü yapılan 8 Şubat 2008 tarihli Marmara Üniversitesi Haydarpaşa kampusünde ADD Kadıköy Şubesince düzenlenen Hukuk ve Siyaset Okulu başlıklı paneldeki konuşma çözümü sorulduğunda; bu panele Kadıköy ADD Şubesi’nin daveti üzerine konuşmacı olarak katıldığını, kendisinin o konuşmasında "Darbe istemeyin, Türk Ordusu’ nu rahat bırakın, zaten önümüzde ekonomik bir kriz var, bu iş doğal olarak bitecekse bitsin" şeklinde ana fikri olan bir konuşma yaptığının daha sonra medyanın bunu çarpıttığını konuşmanın içerisindeki bir kısım sözlerin yeri değiştirilerek verildiğini,

Dosya içerisinde bulunan konuşma CD’ si "içindeki konuşmalar ile Ergenekon Terör Örgütü’ nün ülkede kriz ve kargaşa ortamı yaratılarak cebir ve şiddet yöntemleri ile T.C. Hükümeti’ nin ıskarta çalıştığı hatırlatılarak, sorulduğunda "Bu kadar alkış aldığımıza göre örgütü kurduk biz, evet, evet" ...kendisinin bu sözleriyle özellikle siyasi kimliği ile ülke meselelerini değerlendirip... Atatürkçülerin sürekli darbe istediklerini ancak, ekonomik krizin çıkması durumunda halkın bunu değerlendireceğini ve daha iyi anlayacağını, normal seyri için de bunların gelişmesi gerektiğini askeri darbe yapıldığı takdirde onların kahraman olacağını ve kendisinin de ekonomik krizi önünde bulacağını anlatmaya çalıştığını, ...yılda 1 veya 2 defa çağırılırsa bu şekilde konuşmalar yaptığını, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmadığını,

USİAD’ a 2003 yılında üye olduğunu, Kemal ÖZDEN USİAD’ın kurucusu ve başkanı iken, 2003 yılında bir söyleşide karşılaştığını ve kendisine USİAD’ın felsefesini anlattığını, ulusal ekonomiyi destekleyen bir dernek olduğu için kendisine uygun geldiğini, kendisini davet ettiğini ve USİAD’ a üye olduğunu, 2001 yılında ve öncesinde yapılan bağlantıların da Ergenekon Terör Örgütü’ nün LOBİ faaliyetleri içerisinde yer aldığından haberinin olmadığını, Veli Küçük’ ün iş adamlarından ve Kemal ÖZDEN’ den 3 milyon dolar para aldığını, Ulusal Medya’nın oluşturulması için görüşmeler yapıldığını bilmediğini, kendisine kimsenin anlatmadığını,

    Sorgu beyanı 

Savcılık beyanı okunup, sorulduğunda; doğru olduğu, oradaki beyanını aynen tekrar ediyorum, dediği, devamında kendisinin üye seviyesinde siyasi bir kimliğe sahip olduğunu, kayıtlara göre Sevgi ERENEROL ile kendisinin telefon görüşmelerinin olduğunu söylendiği, kişisel tanışıklığının olmadığını, 0555 239 16 61 no’lu telefonun kendisine ait olduğunu ancak bu telefonla Sevgi hanımı aramadığını, Kemal ALEMDAROĞLU ile 2004 yılında yapmış olduğu ADD Kadıköy Şube Başkanlığı görevi aracılığı ile tanıştığını o yüzden arasında zaman zaman telefon görüşmeleri olduğunu, kendisinin USİAD adlı iş örgütünün genel sekreteri olduğunu, USİAD Ulusal Sanayi Kalkındırmayı amaçlayan bir örgütlenme olduğunu, bu gayri hesaptan kastının tüm şirketlerin tuttuğu resmi hesaplara ilişkin bir hesap olduğunu, emniyet ifadelerinin genelde basında çarpıtıldığı için orada ifade vermek istemediğini, Zeki POLAT’ ın USİAD’ dan çıkarılmasının kendisinin burada görev aldığı tarihten önceye rastladığını, USİAD üzerinde Veli Küçük veya Doğu PERİNÇEK’ in bir etkisinin olabileceğini düşünmediğini, kendi zamanında böyle bir etkiye rastlamadığını, kendisi göreve başladıktan sonra Kemal ÖZDEN’ in Doğu PERİNÇEK ile görüştüğünü bildiğini, kendisi görevde iken geçmişe yönelik yaptığı incelemelerde herhangi bir şekilde para akışına şahit olmadığını, konuşmalarda geçen askerler tarafı sözünden kastının askeriye içerisindeki bir grup olmadığını, kendisinin şuanda ki müdafii olan Av. Filiz ESEN kendisinin daimi avukatı olduğunu ayrıca Ergenekon soruşturmasının şüphelilerinden olan İbrahim BENLİ’ nin de avukatı olduğunu, onun faksı bozulduğu için mahkemedeki kısıtlama ile ilgili karar kendisinin faksına gönderildiğini, Ayten hanımın bu durumdan kendisini haberdar ettiğini, telefonundaki mesajın BMC SOFTWARE şirketinin sorumlusu DENY tarafından gönderildiğini, Zohar’ da bu şirketin yetkililerinden olduğunu, bu şirketle şirketinin arasında ticari ilişki olduğunu, kendisinin Marmara Üniversitesi kampusunda ADD Kadıköy Şubesi tarafından düzenlenen hukuk ve siyaset konulu panelde hukuk dışına çıkılacağı günler geliyor diye düşünüyorum şeklinde lanse edilen sözlerin çarpıtıldığını, paneldeki diğer sözlerinin de bu açıdan değerlendirilmesini istediğini, 

Şüpheli devamla, Harbiye Orduevi’nde Şener ERUYGUR ile yapılan toplantının tamamen dernek faaliyetleri ile ilgili bir toplantı olduğunu, kendisinin ADD ile bir organik bağının görüşme tarihi itibariyle kalmasa da davet üzerine bu toplantıya katıldığını, kendisinin Yaşar Hacı SALİHOĞLU’ nun Karargâh evleri denilen örgütlenme ile bir ilgisi olduğu iddiasını bugün öğrendiğini bu konuda bilgisinin olmadığını, Avukat Filiz ile hukuki konularda zaman zaman fikirlerini paylaştığını, Ergenekon iddianamesini konuşmasının da bu sebeple olduğunu,

Şüpheliye cevap vermek zorunda olmadığı kendisine hatırlatılarak 12.06.2008 tarihli şuandaki müdafii Filiz ESEN ile yaptığı görüşme okundu, sorulduğunda; kendisinin bu görüşmenin ayrıntısını hatırlamadığını, 

Şüpheli devamla, kendisine okunan CD çözüm tutanağı ifadelerinde bahsi geçen panelle ilgili konuşmalar olduğu, kesinlikle askeri darbeye karşı olduğu ancak yalnızca iki seçeneği olan bir soru yöneltildiğinde yani şeriat mı darbe mi denildiğinde elbette ki darbeyi tercih edeceğini, sahip olduğu siyasi, kişisel ve milli düşünceler dolayısıyla demokratik çerçevede mücadele eden, sahip olduğu şirketle ulusal ekonomiye katkı sağlayan, ülkesini seven birisi olduğunu, Ergenekon diye bir örgütün olduğuna tam olarak inanmadığını, lanse edilen ve duyduğu kadarıyla bilgi sahibi olduğu böyle bir yapılanma ile dünya görüşü olarak ilgisinin olmayacağını,

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

İlimiz Kadıköy ilçesi, Yenisahra Mahallesi, Halk Caddesi, No:83/1 sayılı adreste bulunan Vizyon Bilgi İşlem isimli işyerinde yapılan aramada;

-(2) sayfa Usiad Genel Merkez Mayıs 2008 faaliyet Raporu ibaresi ile başlayan bilgisayar çıktısı,

-(1) Sayfa USİAD Genel Merkez Yönetim Kurulu ibaresi ile başlayan A-4 kağıt,

-(1) Adet Gündem ibaresi ile başlayan İlçe-Önder SAV ibaresi ile biten kağıt,

-(2) Adet Abdurrahman ALADON ibaresi ile başlayan A-4 kağıt, 

İlimiz Kadıköy ilçesi Ataşehir Atatürk Mahallesi 1.Cadde 3/13 D-1 sayılı adresinde yapılan aramada;

-(1) Adet Katılımcılar ibaresi ile başlayan el yazısı A-4 

İlimiz Kadıköy İlçesi Ataşehir Bulvarı 1.Cadde Manolya Apt. 2.Bina 3/18 Daire 2 sayılı adreste yapılan aramada,

-(1) Adet Sarsılmaz Marka T1102-038001731 seri numaralı 9.mm çaplı tabanca ve takılı vaziyette şarjör, şarjöre basılı,

-(14) Adet 9mm çaplı MKE yapımı fişek,

-(1) Adet yedek şarjör ve bu şarjöre de basılı vaziyette,

-(11 Adet adet fişek,

-(1) Adet Usiad Birol BAŞARAN ibaresi bulunan kartvizit,

Doküman İnceleme Tutanakları

-(2) sayfa USİAD Genel Merkez Mayıs 2008 faaliyet Raporu ibaresi ile başlayan bilgisayar çıktısının içeriğinde “USİAD yöneticilerinin 2008 yılı Mayıs ayı içersinde katıldıkları televizyon programları ve USİAD ile ilgili gazetelerde çıkan haberlerle ilgili olduğu, dokümanın arka tarafındaki bilgilerden CHP’nin antetli kağıdı olduğu anlaşılan” doküman, 

-(1) Sayfa USİAD Genel Merkez Yönetim Kurulu ibaresi ile başlayan A–4 kâğıdının içeriğinde “derneğin 2008 yılı içersinde yapılacaklarla ilgili 8 başlık oluşturulduğu, bu maddelerin karşısına elle görevlendirme yapıldığı, örneğin (derneğimize yeni üyeler kazandırılarak dernek gelirlerinde faaliyet katılımında artış sağlanacaktır. Esin hn Cengiz Bey v.b)” yazan doküman, 

-(1) Adet Gündem ibaresi ile başlayan İlçe-Önder SAV ibaresi ile biten kâğıdın içeriğinde, “GÜNDEM 1-Derneğimizin yeni dönem imza ve temsil yetkilerinin belirlenmesi, 2-Yeni dönem çalışma raporunun görülmesi, 3-Kobi ihracat organizasyonu (Odimeks), 4-Serbest görüşmeler” başlıklarının bulunduğu, akabinde el yazısı ile “ÖNDER SAV”  yazan doküman, 

-(2) Adet Abdurrahman AL-ODAN ibaresi ile başlayan A–4 kâğıdın içeriğinde, “yabancı uyruklu 13 şahsın isimleri, telefonları ve mail adreslerinin” olduğu doküman, 

Kadıköy ilçesi Ataşehir Atatürk Mahallesi 1.Cadde 3/13 D–1 sayılı adres de yapılan aramada el konulan;

 -(1) Adet Katılımcılar ibaresi ile başlayan el yazısı A-4 kağıdı içersinde; “15 kişinin telefon ve mail adreslerinin” olduğu doküman,

Kadıköy İlçesi Ataşehir Bulvarı 1.Cadde Manolyo Apt.2.Bina 3/18 Daire 2 sayılı adreste yapılan aramada; 

-(1) Adet Profesör Doktor İlhan ERDOĞAN ibaresi ile başlayan A–4 dokümanın içeriğinde “Prof.Dr. İlhan ERDOĞAN ile başlayıp birçok profesörün isimlerinin bulunduğu bir toplantı ile ilgili notların alt kısmında ise ÜZEYİR GARİH” yazdığı, 

-(1) sayfa Doc Dr Ruhi GÜRDAL ibaresi ile başlayan el yazısı dokümanın içeriğinde “Doç.Dr Ruhi GÜRDAL ile başlayıp Bülent ECZACIBAŞI, ÜZEYİR GARİH, FEYAZ BERKER,  RAHMİ KOÇ…” yazdığı,

-(1) Adet üzerinde vizyon ibaresi bulunan ajandanın 30 Ocak sayfasında, “Susurluk-Kürt sorunu Türk-Yunan Pazartesi(kadın) Aydınlanma… Ekonomi Siyaset Edebiyat Medya Demokrasi-Sivil toplum –Türkiye’de ekonomik kriz riski(göstergeler)” yazdığı,

6 Mart sayfasında, “Güneydoğu/Kürtçülük, -İdeoloji Xhizmet, -ekonomik amaçlar/emek” yazdığı,

7 Mart sayfasında, “anketler*siyasi kararsızlıklar yeniden yapılanma umut verme, parti içi demokrasi= delege/nitelikli üye radyo-TV-dergi-medya…” yazdığı,

20 Mart sayfasında, “-Farklılık/Yeni kan kadro İDEOLOJİK KADRO ÖRGÜTLENME POLİTİKA TABAN… Kadro -99’da 500.000 üye/az sayıda nitelikli üye –ideolojik /heyecan verme” yazdığı, 

6 Ağustos sayfasında, “Durum tespiti, Partinin durumu, Genel durum, İstanbul’un önemi, Örgütün yapısı…” yazdığı görülmüştür.

Dijital İnceleme Raporları

WD marka WXCX07933853 seri numaralı boyutu 250GB olan hard disk,

Birol BASARAN isimli şahsa ait, WD marka seri numarası WXCX07933853 olan hard disk üzerinde yapılan incelemede;

1-“ TABAN1.DOC”  isimli dosyanın 

 “TABAN1.DOC” isimli MSword dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 1 sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup Taban’ ın ABC’ si başlıklı söz konusu belgede Taban Hareketinin kimyasının açıklandığı, Taban Hareketi’ nin sadece sol kesimi kapsaması gerektiğini ve bir şeyler yapılabilmesi için sayısal çoğunluk elde etmelerinin gerekliliği aksi takdirde bu hareketin sadece bir tırnak işareti şeklinde kalacağı, şu an için hangi konularda anlaşılıyorsa o konular etrafında toplanmaları gerektiğinin belirtilmiş olduğu görülmüştür.

“TABAN2.DOC” isimli word belgesinin içinde;  BİR BAŞKA SONBAHAR başlıklı 3 sayfalık yazıya bakıldığında,

     Birileri ülkeme birşeyler yapıyor. İnanın bana bu sonbahar çok farklı olacak.

    1- Türkiye solu şu anda büyük bir kumarın başındadır ve rest çekmiştir. Eğer kaybederse çok uzun yıllar ve umutlar kaybolacaktır. Bu nedenle mevcut partilerden ve kadrolardan ümidini kesip Türkiye’ nin her yerinde platform, oluşum ve hareketler oluşturan gruplar kendi özerkliklerini koruyarak, tek bir çatı ve hedefte birleşmeleri, ...Elindeki silahı örgütlü olmadığı için kullanamamaktadır.  Bu nedenle ilk hedef örgütlenmektir. Bir milyon kişiyi örgütlemek ilk somut hedeftir. Eğer böyle bir örgütlenmeyi başarabilirsek,

        - İstediğimiz gazetenin tirajında 200-300 binlik iniş çıkışlar yapabilir ve basında bunu bir koz olarak kullanabiliriz. 

        - İstediğimiz kadroları yanyana getirebileceğimiz parti veya kadrolar için baskı yapabiliriz.

        - İki yüzlü işverenlerin mallarını protesto ederek onları kendi silahları ile vurabiliriz.

….Asıl hedefimiz altta örgütlenip bu baskı ve denetleme mekanizmalarını kurabilmek olmalıdır.  “Şu anda sayı olarak çok azız. Elimizdeki tek kaynak ise aklımızdır. Bunu çok iyi kullanıp sayımızı çoğaltmamız lazımdır. Bunun ilk şartı da Taylan’ ın önerdiği şekilde komiteleşip iş bölümü yapmaktır. Medyayı ne yapıp edip kullanmamız şarttır. Bunun için geliştirilecek bir stratejide üzerinde parti kimliği olmayan ama kamuoyunda saygı gören ve bilinen isimleri yanımıza çekmektir.

Tüm bunları başarırsak, bu işleri yapanlar arasında pırıl pırıl temiz ve dürüst bir sürü arkadaşımızı yönetim kademelerine taşıma şansını bulup bunlarla gurur duyacağız ve destekleyeceğiz.” şeklinde beyanların olduğu görülmüştür.

Söz konusu “BİR BAŞKA SONBAHAR” başlıklı belgede Taban Hareketini güçlendirmek ve hedeflerine ulaşabilmek için iş bölümü yaparak hareket edip yönetim kademelerine kendi yandaşlarını getirerek kadrolaşma yönünde çalıştıkları vurgulanan hususların ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaç ve faaliyet alanlarıyla örtüştüğü anlaşılmaktadır. Ayrıca şüpheliler de elde edilen Devletin Yeniden Yapılanması dokümanın da devlet kademelerine sızılması şeklinde görüşlerin bulunduğu, ayrıca siyasi partilerinde yönlendirilmesi amaçlarıyla da örtüştüğü anlaşılmıştır. 

3 26 sayfalık “Unutma1.doc” isimli MS Word dosyasının sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup önem arz eden beyanlar alınarak aşağıda koyu olarak işaretlenmiştir.

Söz konusu belgede “CHP CHP Görüşme” başlığı altında;

“Şefik Toprak - İlçe Başkanı

- Selami Öztürk - Kadıköy Belediye Başkanı

- Ali Topuz - İl Başkanı

- Tınaz Titiz - Beyin

- Erol Tuncer - Sosyal Demokrasi - PR 

- Levent Berkman - Odtü Mezunlar Derneği

- Zafer Üskül - Hukuk

- Reşat Özkan - Avrupa 

- Erol Manisalı - Avrupa

- Burhan Şenatalar - Sosyal Demokrasi

- Öztin Akgüç - Ekonomi

- Metin Akpınar - Sözcü

- Osman Altuğ - Ekonomi

- Fatih Altaylı - Gazeteci

- Çevik Bir - Asker

- Ali Haydar Veziroğlu

- Gazeteler

- TV ler

- İnternet

şeklinde liste halinde beyanların olduğu görülmüştür.

Yukarıda ekran çıktısı verilen “ADD-To do.doc” isimli MS Word dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 2 sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup ADD için yapılacakların listesi olduğu değerlendirilen söz konusu belgede 19 Ekim Salı günü ADD Yönetim Kurulu toplantı notlarının arasında;

“Emin Gürses’ e Teşekkür”

“Saliha Hanım – Hukuk Komisyonu Üyelerin Bilgilendirilmesi / Kaymakamlıkta insan hakları Dava Açmak Çıkan kanunlara muhalefet edip kamuoyu oluşturmak” 

2 sayfalık “CV_Birol_Başaran-1.doc” isimli MS Word dosyası içinde,  Sevdiğim Ve Yakın Düşündüğüm Köşe Yazarları başlığı altında operasyon kapsamında alınan İlhan SELÇUK, Mustafa BALBAY, ve bazı isimleri bulunduğu,

 “_FAALİYET RAPORU.doc” isimli MS Word dosyası incelendiğinde; “07.12.2003-1211.2005 DÖNEMİ YÖNETİM KURULU FAALİYET RAPORU” başlığı altında  8 sayfadan ibaret olan belge görülmüş olup önem arz eden beyanlar alınarak aşağıda koyu olarak işaretlenmiştir.

Söz konusu belgede,

 “ARALIK 2004” alt başlığı altında

Aydınlanma Söyleşisi / 04.12.2004 

Konuşmacılar: Prof Dr Kemal Alemdaroğlu Sefa Yörükel

Konferans / 04.12.2004 – Kemal Alemdaroğlu

Konu: İlerleme Raporu ve AB

Aydınlanma Söyleşisi / 18.12.2004

Konuşmacılar: Doç Dr Tonguç Görker İlhan Selçuk

Konu: Atatürkçüler Tek Güç Olarak Birleşebilir Mi? beyanlarının olduğu,

 “OCAK 2005” alt başlığı altında

07.01.2005,Cuma Saat: 18:00  - Gençlik Kolu Eğitim Çalışması

Aydınlanma Söyleşisi / 08.01.2005 

Konuşmacılar: Prof Dr Nur Serter Prof Dr Erol Manisalı

Konu: Türkiye İçin Yeni Dış Politika Arayışları

Konferans / 15.01.2005 – Yrd Doç Dr Deniz Tansi

24.01.2004 – Uğur Mumcu’yu Anma Yürüşü’ ne katılındı.

24.01.2004 – Gençlik Kolu tarafından, Şişli Uğur Mumcu Anıtı’nın önündeki törene katılındı.

Uğur Mumcu ve Devrim Şehitlerini anmak için Gençlik Kolu tarafından el ilanları hazırlandı.

Panel / 27.01.2005

Katılımcı Kurumlar: ADD Kadıköy Şubesi, THK Kadıköy Şubesi, TESUD Bahariye Şubesi, Kıbrıs Türk Kültür Derneği İstanbul Şubesi

Açılış Konuşmacıları: Birol Başaran- ADD Kadıköy Şubesi                                   Z.Bilge Eray – Kıbrıs Türk Kültür Derneği İstanbul Şubesi Selami Öztürk – Kadıköy Belediye Başkanı

 1. Oturum Konuşmacıları: E. Albay Erol Hatunoğlu                                                      Ertuğrul Kumcuoğlu (E. Büyükelçi) Mahmut Boğuşlu (E. Tümgeneral)                                                      Doç. Dr. Yaşar Hacısalihoğlu  (İstanbul Üni. Öğr. Üyesi)

 2. Oturum Konuşmacıları: Yakan Cumalıoğlu (Kıbrıs Milli Koordinasyon Kom. Bşk) Cumhur Evcil (TESUD Rasimpaşa Şubesi Başkanı) Doç Dr Emin Gürses ( Sakarya Üni. Öğr. Üyesi) Yrd Doç Dr Deniz Tansi (Yeditepe Üni. Öğr. Üyesi)

28.01.2005, Cuma Saat:18:00 – Gençlik Kolu Eğitim Çalışması

Konu: Kemalizm ve Aydınlanma Felsefesi

Aydınlanama Söyleşisi / 29.01.2005

Konuşmacılar: Ümit Zileli Doç Dr Yaşar Hacısalihoğlu Doç Dr Hüner Tuncer                        Özcan Buze

  Konu: Genişletilmiş Ortadadoğu Planı ve Avrasya beyanlarının olduğu,

“MART 2005” alt başlığı altında

05.03.2005 – Aylık Üye Toplantısı

Aydınlanma Söyleşisi / 05.03.2005

Konuşmacılar: Prof Dr Esfender Korkmaz Birol Başaran Ufuk Söylemez Masum Türker

Konu: Türk Ekonomisi Bataktan Kurtulabilir mi? beyanlarının olduğu,

“EYLÜL 2005” alt başlığı altında

17.09.2005 – Aylık Üye Toplantısı.

2.  Konferans / 24.09.2005 – Kemal Özden (USİAD Başkanı)

Konu: Türkiye Nereye Gidiyor? IMF’ siz Çıkış Mümkün Mü?

“EKİM 2005” alt başlığı altında

 Sunum: Av. Filiz Esen (ADD Kadıköy Şubesi)

 Açılış Konuşmacısı: Bedri Baykam

 Anma Konuşmacıları: İsmail Ünal (Beşiktaş Belediye Başkanı) Şükran Soner (Cumhuriyet Gazetesi) Birol Başaran (ADD Kadıköy Şubesi) Yetkin Aröz (Taban Hareketi)

 Panel Konuşmacıları: Bedri Baykam Prof  Dr Nermin Abadan Unat (Öğretim Üyesi) Dr. Alev Coşkun (Cumhuriyet Gazetesi) Prof  Dr Necla Arat (Kadın Araştırmaları Derneği) Ümit Zileli (Cumhuriyet Gazetesi)

 3. 21.10.2005,Cuma Saat:18:00 – Gençlik Kolu Eğitim Çalışması

 Konu: AB - Türkiye İlişkilerinin Tarihi  Seyri  ve    Müzakere Çerçeve Belgesindeki Gerçekler,  şeklinde liste halinde beyanların olduğu görülmüştür.

Söz konusu faaliyet raporu belgesinde listelenen maddeler incelendiğinde operasyon kapsamında gözaltına alınan şahısların da konferans vs etkinliklere katıldığı şüpheli Birol BAŞARAN’ında birçok etkinliğe konuşmacı olarak katıldığı. 

2 sayfalık “26 Mart 2005 basın açıklaması. doc” isimli belgenin içeriğinde ADD Kadıköy Şubesi basın açıklaması olduğu görülmüş olup önem arz eden beyanlar alınarak aşağıda koyu olarak işaretlenmiştir.

Söz konusu belgede; “.İlk uyarımız Kürt şovenistlere. Eğer Kürt milliyetçiliğini sürdürmeye ve bunu tırmandırmaya devam ederseniz bir gün sabrımızın taşacağını ve karşınızda Türk Milliyetçiliğini bulacağınızı unutmayın. Bunun ne demek olduğunu anlamak istiyorsanız dönüp tarihe bakmanız yeterlidir.” “İkinci uyarımız Hükümete. Eğer Avrupa Birliği APO’ nun yeniden yargılanmasını isterse sakın bunu aklınızdan bile geçirmeyin. Böyle bir şeyi yapmaya kalktığınızda, bu halk bu ülkeyi başınıza geçirmeye hazırdır.” şeklinde beyanların olduğu görülmüştür. 

 “ULUSAL BİRLİK KONSEYİ. doc” isimli MS Word dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 1 sayfadan ibaret Ulusal Birlik Konseyi adına yazılmış belge olduğu içeriğinde. İstanbul Üniversitesi Eski Rektörü Prof. Dr. Kemal ALEMDAROĞLU’ nun düzenlediği Halkçılık Sempozyumunda sarf ettiği “Kuvayı Milliye Hareketini başlatıyoruz” sözlerinden dolayı belli bir takım gruplarca hedef alındığı, bu nedenle Prof. Dr. Kemal ALEMDAROĞLU’ nun yanında ve konunun sonuna kadar takipçisi olduklarını; ayrıca bundan böyle Kuvayı Milliye ruhuyla yaptıkları mücadeleyi daha örgütlü ve daha kararlı olarak sürdüreceklerini ilan eden belge olduğu görülmüştür.

“TO DO 14-19 Mart.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 5 sayfadan ibaret olduğu,Söz konusu belgede “NOTLAR – ” başlığı altında,

— ADD Mehmet – 2 Milyar

— Osman Özbek – 2.200 

— Selim Somçağ – 500 Milyon

- İnetd – sponsorluk – aidatlar şeklinde maddeler halinde beyanların olduğu görülmüştür.

 “TO DO 21–25 Kasım 2005.doc” isimli MS word dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 4 sayfadan ibaret olduğu Söz konusu belgede “Non- Business” başlığı altında,

Erol Tuncer’den kitap al, para yolla

ODTÜ Maden Burs, web sayfası

Şenol’a araba planla

Cumhuriyet strateji CD - Sertaç

Cumhuriyete abone ( ayda 500 milyon )

Usiad da e-ticaret

Jeopolitik para ödeme

Müdafai-Hukuk Para Ödeme

Selim Somçağ para ödeme

UMAG – Uğur Mumcu Vakfı komple.doc

Venüs para yollama şeklinde maddeler halinde notların olduğu görülmüştür.

 “TO DO 30 Mayıs- 3 Haziran.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 2 sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup önem arz eden beyanlar alınarak aşağıda koyu olarak işaretlenmiştir.

Söz konusu belgede Non- Business başlığı altında,

Erol Tuncer’den kitap al, para yolla

Emin Erdoğan

Ali Balyemez

Mehtap Yıldız

Yaşar Hoca’ya notebook

Nuri Kurtcebe

Usiad da Yürütme toplantısı ( Perşembe / Cuma )

Aynı belgede “SİYASET” başlığı altında;

Destekleyenlerden yazılar istenecek. Özgeçmişler toplanacak.

İlhan Selçuk’la randevu

Broşür / El ilanı / Haber Özeti

Fotoğraf çekimi yapılacak

Gazete ve TV’lerin e-mailleri düzenlenecek.

Otel ayarlanacak

SMS listesi hazırlanacak. İlk SMS çekilecek.

UVP Dosyası ve dokümanları basılacak.

455 08 57 ayarlanacak.

Slogan bulunacak. ( Biz devrimciyiz, Devireceğiz / Ya DBP ya CHP )

Genel seçimde alternatifsiz değilsiniz.

web sayfaları düzenlenecek

Cumhuriyet e ilan verilecek

Bayrak, flama hazırlanacak şeklinde maddeler halinde beyanların olduğu görülmüştür.

 “TO DO 5-9 Aralık 2005.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 4 sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup önem arz eden beyanlar alınarak aşağıda koyu olarak işaretlenmiştir.

Söz konusu belgede Non- Business başlığı altında,

Salı Günü 19.00 Harbiye Ordu evinde yemek. Şener Paşa, Yaşar Hacısalihoğlu, Barış Doster, Deniz Tansi, Uğur Seten

Çarşamba Saat 18.00 Usiad Yönetim Kurulu toplantısı.

Venüs nafaka davası, 8 Aralık Perşembe Ankara.

ODTÜ Maden Burs, web sayfası

Cumhuriyet strateji CD – Usiad ilişkisi kur.

Cumhuriyete abone ( ayda 500 milyon )

Mehtap Yıldız

Usiad da e-ticaret  

Jeopolitik para ödeme

Müdafai-Hukuk Para Ödeme

Selim Som çağ para ödeme

Venüs para yollama şeklinde maddeler halinde beyanların olduğu görülmüştür.

“İŞ-LOG 12-16 Aralık 2005.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 2 sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup önem arz eden beyanlar alınarak aşağıda koyu olarak işaretlenmiştir.

Söz konusu belgede “11 Aralık 2005 Pazar / İstanbul” başlığı altında,

—Ofis Mehmet Altun- Filiz

—Serap 

—Akşam Yemek – Şener Paşa – Yaşar Hacısalihoğlu – Mehmet Gül – Bozkurt Bey

   Turan Bey – Ud çu Murat – Saydam – 4 genç 

—Ferhan şeklinde maddeler halinde beyanların olduğu görülmüştür. 

Yukarıda ekran çıktısı verilen “İŞ-LOG 26 Kasım - 2 Aralık 2005.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 1 sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup önem arz eden beyanlar alınarak aşağıda koyu olarak işaretlenmiştir.

Söz konusu belgede “27 Kasım 2005 Pazar / İstanbul”  başlığı altında,

Usiad toplantısı

Panel / Nur Serter / Şener Paşa / Selim Somçağ şeklinde maddeler halinde beyanların olduğu görülmüştür. 

 “İŞ-LOG 5-9 Aralık 2005.doc” isimli MS Word dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 1 sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup önem arz eden beyanlar alınarak aşağıda koyu olarak işaretlenmiştir.

Söz konusu belgede “6 Aralık 2005 Salı / Bursa” başlığı altında,

Bursa Oyak Reno / Harbiye Şener Paşa yemek şeklinde maddeler halinde beyanların olduğu görülmüştür. 

 “ILIMLI TÜRKİYE İPOREKLİ ULUS.doc” isimli MS Word dosyası incelendiğinde; belgenin tamamının 334 sayfadan ibaret belge olduğu görülmüş olup önem arz eden beyanlar alınarak aşağıda koyu olarak işaretlenmiştir.

Söz konusu belgede, “İyi bir ulusalcı, iyi bir yurtsever olduğumu düşünüyorum. Ve son zamanlarda beni rahatsız eden bir şey var. TSK’ nın ya da subayların duruşundan rahatsız oluyorum. Hâlâ tüm Türkler gibi, en çok onlara güveniyorum. Ama onların memurlaşması beni üzüyor. Komutanların ve üst düzey subayların, ülkemizde yaşanan olaylara artık sıradan memurlar gibi baktıklarını hissediyorum. Emekli oluncaya kadar susuyorlar. Sonra emekli paşalar olarak “zehir zemberek” açıklamalar yapıyorlar.” “Tüm Yurtseverlere, tüm Ulusalcılara, CHP’lilere ve ADD’lilere şiddetle öneriyorum. Muhakkak okuyun ve okutun.” şeklinde beyanların olduğu görülmüştür.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:6015-4348 te kayıtlı 16.02.2008 saat: 19.31 de Şener ERUYGUR ile yaptığı görüşmede; Birol BAŞARAN’ ın “Hı paşam biliyorsunuz bu şeyi biraz dinciler kullanmaya başlamışlar bizim paneli”, “sizde görmüşsünüzdür okumuşsunuzdur” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “Ha söylediler arkadaşlar gördüm şeyde evet” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Ha o konuda hani yapabileceğim bir şey varsa söyleyin hani ben sizi ve ADDyi (Atatürkçü Düşünce Derneği) yi zor durumda bırakmak istemem” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “Açıklama yaptı mı USİAD ( Ulusalcı İş Adamları Derneği )”  dediği, Birol BAŞARAN’ ın “evet açıklama yaptı” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “Ne, ne yaptınız ne dediniz” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “…hiç bir zaman hukuk dışı darbe dışı falan filan şeyler yapılmamıştır zaten o panelde de öyle söylenmemiştir falan diye” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “ben yok ayağa kalkmışım alkışlamışım falan”, “yani böyle şey nasıl yazdılar adamlar belli yani niyetleri belli” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Zaman gazetesinde videoda koymuşlar bir parça”, “Yani görüntüde koymuşlar orda bir yerde siz beni alkışlıyor görüyorsunuz da onu kullanıyorlar” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “onu kullanıyorlar”, “Ama yani sizin konuştuktan sonraki alkıştır o yani” dediği Birol BAŞARAN’ ın “Yani ben yine de şey olun diye rahat olun merak etmeyin hani ben öyle sizin zaten üstünüze benim açımdan bir şey yokta sizin üstünüze biraz gitmek istiyorlar onu kullanıyorlar bunu da kullanıyorlar diye düşünüyorum”, “O yüzden ben mümkün olduğunca şey yaparım”, “… ne denir bastırtmaya çalışacağım sizi bir şey olursa topu bana atabilirsiniz” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “O nasıl alkışlarken gösteriyor” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Yani işte şey dedikleri hukuk dışına çıkılacak günler geliyor demişiz yani biz onu mesela tespit olarak demişim ben onlar sanki biz hukuk dışına çıkacakmışız gibi algılamışlar işte gerekirse ülke zor duruma düşerse gerekli hukuk dışına çıkılabilir demişiz hani yani bu sözün zaten arkasındayız ( gülüyor ) ülke zor duruma düşerse ülke işgal edilirse Atatürk tende örnek vermişiz o sözlerin zaten arkasındayız yani ülke”, “… İşgal edilirse hukuk dışına çıkmayacak mıyız yani” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “Eee ayağa kalkıp alkışlamış mıyım ben” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Yok, yok siz eee ülke zor duruma düşerse eee gerekirse bu durumda hukuk dışına çıkıla bilir demişim ben salon alkışlamış sizin de bir iki alkışınız gözüküyor yandan videoda” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “Salon alkışlamış, benimde gözüküyor” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Ama oradaki şey sadece şey ülke zor duruma düşerse”, “Burda da ülke ( gülüyor )zor duruma düşerse zaten hani o sözünde arkasındayız diye düşünüyorum”, “Tamam paşam yapabileceğim bir şey olursa lütfen haber verin dediğim gibi sizi zor duruma düşürmek istemem biliyorsunuz” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “Evet biliyorum, biliyorum oldu, oldu siz açıklamayı yaptınız değil mi” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Yaptık paşam” “Onu olmazsa size yollayalım e-mailinize isterseniz onu” dediği, Mehmet Şener ERUYGUR’ un “… Tabi, tabi benim haberim olsun benimde” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Tamam paşam USİAD (Ulusalcı İş Adamları Derneği) dın açıklamasını biz yollayacağız size” dediği, 

Tape No:6527, 22.04.2008 tarihinde Nuh T./TOMAMBAY isimli şahıslar ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Birol BAŞARAN’ ın “…bay başkanımın yanındayım hocam şimdi onu ziyarete geldim, onla görüşüyorum”, “…bu parti meclisi ile ilgili konuşuyoruz …”, “Çıkınca sizi daha detaylı arayayım ben vereyim bir merhaba deyin istersiniz” dediği, Nuh T.’ nin “Biraz kımıldadı biliyor musun” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Tabi hocam ben e konuşacağım ben de bir sürü haberler var”, “Askerler tarafından, ben veriyom başkanıma” diyerek telefonu TOMAMBAY’ a verdiği, Nuh T.’ nin “Birolcuğum Ankara’dayken seninle muhakkak görüşmesini dilemiştim” “Oda bence çok doğru olanı yapmış”, “Yani güçleri birleştirmek lazım” dediği, TOMAMBAY’ ın “… bir kararımız var onu zaten Birolla paylaşıyoduk, size de aktaracak ayrıntılı, şimdi biz Demokratik Değişim Hareketi olarak e bir parti meclisi listesi çıkarmaya karar verdik”, “…Demokratik Değişim Hareketi olarak düzgün bir 68 tane ismi oraya yazıp kurultayın önüne sırtında yükü olmayan, sırtında e kusuru olmayan”, “…ben Birol arkadaşımıza da söyledim, sizlerle de görüşecek hocam bunu bu listeyi de ortak hazırlıyoruz, hazırlayalım, yani sizde kaç isim istiyorsanız, uygun gördüklerinizi, e şey yapın BİZ TABİ ÖRGÜTTEN DAHA ÇOK OLSUN İSTİYORUZ” dediği,

Tape No:6528, 23.04.2008 tarihinde FİLİZ isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; FİLİZ’ in “Birol kurultaya giriş kartı istiyor muyuz” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Kim istiyor mu” dediği, FİLİZ’ in “Esen ben girmek iste... girebilecek miyim” dediği, Birol BAŞARAN’ın “Soran kim” dediği, FİLİZ’ in “Nur hanım soruyor” “Onun istihakı varmış, e bize iki tane ayıracak” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “…ben zaten kurultay için özel kart bulduğunu zannetmiyorum herkes girecek diyorlar ama” dediği, FİLİZ’ in “Ya söylemedi tabi ya sormadım öyle bir şey ama Tolga Hocaya gülüyor yani, Tolga Hocadan hiçbir şey olmaz diye”, “Ben yıllardır tanıyorum Tolga hocadan hiçbir şey çıkmaz Filizciğim diyor, valla bu gidişle Umut Oran ı destekleyeceğim, hiç kimsede... ses çıkmayacak galiba” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Umut Oranda ne var ne gördün ...” “CHPLİ olmadığını bile geçen hafta öğrendik” dediği, FİLİZ’ in “CHPLİ olmadığını he öylemiymiş doğrumuymuş duyum” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “CHPLİ olduğunu bir hafta on gün önce öğrendik yani ondan bir şey olur mu, öyle her şapkadan çıkanın arkasına takılır mı” dediği, 

Tape No:6530, 25.04.2008 tarihinde AYTEN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; AYTEN’ in “Ya İstanbul 10 uncu ağır ceza mahkemesinden bir faks geldi bize böyle bir şey bekliyor muyuz, bu yasadışı silahlı terör örgütü üyesi olmak yüklenen suç, hakim Fevziye Bacak, kısıtlama sebebi de işte Ergenekon isimli terör örgütü üyesi olmak suçu ile ilgili olarak, falan filan bir sürü bir şeyler söylüyor” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Kime yazıyor” dediği, AYTEN’ in “Belli bir isim yok, ama bizim işyerine geldi faks” “Yani herhangi bir belge saklamayın anlamında”, “Yasa dışı Ergenekon isimli terör” “Yasadışı  Ergenekon isimli terör örgütü üyesi olmak suçu ile ilgili olarak İstanbul 10 uncu ağır ceza mahkemesinin 15-6-2007 tarih ve 2007 bilmem ne teknik takip numaralı kararı ile bazı ifade tutanaklarında yakalanmayan şüphelilerin kimlikleri örgüte ait silahların saklandığı yerler yazılıdır” Birol BAŞARAN’ ın “Anladım tamam, sen bunu bir scan et mail et” dediği, AYTEN’ in “Kime sana mı” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “He he bana scan et  şeyden bana bir mail et, önemli bir şey değil, tamam” dediği, 

Tape No:6531, 15.05.2008 tarihinde AYTEN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; AYTEN’ in “Bu ne” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Bu hesap” dediği, AYTEN’ in “İş bankası Mozaik çarşısı anladım da neyin nesi” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Tamam onu arayacaktım sen benden önce aradın da, ona bir 950 kendi hesabından yatırabilir misin” dediği, AYTEN’ in “950 gayri resmi hesaptan yatırayım” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Ben dönemeyeceğim ofise, o yüzden”, “Önemli değil bu iş bankası olduğu için zamanı önemli değil”, “Ne zaman yaparsan yap ama bugün yapmamız lazım sadece”, “Gece 12 ye kadar vaktimiz var” dediği, 

Tape No:6532, 17.05.2008 tarihinde DANNY’ in gönderdiği mesajda; “I M ON THE THY FLİGHT TO LİSBON FROM ISTANBUL TOMORROW - ARE U TOO? ZOHAR” yazdığı,

 Tape No:6533, 28.05.2008 tarihinde TANSU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; TANSU’ nun “…Birol bu bizim bir vergi ziya vardı ya 9 Milyar 600 lira uzlaşma talep etmiştik”, “…şimdi ben o uzlaşmaya girdim bugün saat 10 daydı Sarıgazi Vergi Dairesi Müdürlüğünde, 9600 lirayı 900 liraya indirdim, tamam”, “900 lira yani 9 milyar 600 milyon 900 milyona indi şimdi bunu ödeyeceğiz bunu bana bir gönderirsen bunu hemen vergi dairesine ödetelim”, “900 lira bir de bana 150 lira gönder onu da şu uzlaşma komisyon memur var ona verelim olur mu” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Yani toplam 1050 mi yollayacağım” dediği, TANSU’ nun “Tabi tabi direk vergi dairesine yatırtacağım ki, e bu makbuzu alıp şeye götüreceğim şu inceleme memuru vardı ya Oktay Bey”, “Oraya götürcem ki dosyayı kapatsın” dediği,

Tape No:7035, 12.06.2008 tarihinde FİLİZ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; FİLİZ’ in “…Emin Gürses in hani dilekçesini okutmuştum ya sana hatırlıyor musun” “Gazetelere de göndermiştim hani” “ben karşıya geçtim Avukatlarla toplantı yapacaz Zeynep in ofisine gidiyorum Milliyet gazetesi ne yazmış biliyor musun şey Emin Gürses Ergenekon diye bir örgüt olduğunu iddaa ediyor işbirliği yapmak istiyor çıkmak için falan gibi birşeyler yazmışlar bu kadar şerefsizlik olur mu ya yok böyle birşey o dilekçeden öyle birşey çıkıyormuydu”, “Postayla gönderdim fotokopi çekip postayla göndermiştim böyle yazmışlar Cumhuriyet gazetesi yazmış bide Cumhuriyet gazetesi öyle yazmış ama Milliyet şey diye yazmış işte Ergenekon diye bir örgüt olduğunu kabul ediyor Emin Gürses bide kendisi dışarı çıkartılırsam ben bu çeteyi ispiyonlayacam diye birşeyler yazmışlar” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Olur mu öyle birşey o dilekçede öyle birşey yoktu dava açma şansınız var bence büyük bir dava açabilirsiniz” dediği, FİLİZ’ in “…iddanameyi bekliyoruz biz bide bu hafta diye bekliyorduk ama Başsavcı çok uzun bulmuş 1500 sayfaymış iddaname Başsavcıyla araları iyi değil ya Savcının işte kısaltıp getir bunu benim önüme demiş işte şimdi onun pazarlığı yapılıyor 100 safya kısaltırım 200 safya en az demiş 100-150 sayfa dan fazla olmasın demiş Başsavcı ... da kısaltamıyor tabi bu arada dün Ferit bey ve Zeynep ile beraber şeye gittik ya Kandıra ya gittik Ferit beyde müthiş bilgiler var şimdi bahsetmeyim ne olduklarından”, “Onları bir şekilde işte hani gidiyoruz ya oraya iletmemiz gerekiyor seni mi bekleyim ben kendim mi götüreyim seni bekleyim istiyorum ama hani beni bulaştırma sen sen de gidiyorsan seni bekleyim beraber götürelim yine”, “Bir takım bilgiler geldi de elime önemli bilgiler değerlendirilmesi gereken birisininde korumaya alınması lazım”, “Koruma altına konuşacak bu bilgileri veren kişi onunla ilgili işte bilgi götürecem de seni bekleyim istiyorum olur mu” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Tamam peki” dediği tespit edilmiştir.

d-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli İlker GÜVEN Savcılıkta alınan ifadesinde; şüpheli Birol BAŞARAN’ ı Kadıköy ADD’ nin panelinde konuşmacı olarak gördüğünü, kendisinin Atatürkçü Düşünce Derneği’ nin üyesi olduğunu, bilgi ve danışma kuruluna da seçildiğini, henüz başlamadığını, Birol BAŞARAN’ ın ADD’ de de yapmış olduğu medyaya da yansıyan toplantısına katıldığını, orada hukuk dışına çıkılması konusu işlenmediğini, kendisinin öyle algılamadığını, herkes alkışladığı için kendisinin de alkışladığını, Şener Paşa ile bu konuda yapmış olduğu görüşmede, Şener paşa’nın alkışlaması ile kendisinin alkışlamamın farklı olduğunu, Şener ERUYGUR alkışladığında darbeci olarak algılanacağını söylediğini beyan etmiştir.

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’ un Savcılıkta alınan ifadesinde; Birol BAŞARAN’ ı 2005 yılında Kadıköy ADD başkanlığı yaptığı dönemde Köy Enstitüleri ile ilgili Kadıköy ADD’ de verdiği konferans da tanıştığını, beyan ettiği, bu şüpheli de elde edilen dokümanlarda,  

16 Şubat sayfasında; “Akşam Gazetesi Gül hn. 0542 313 77 36 hukuk siyaset okulu, Demokratik Yaşam ve Sivil Toplum Kuruluşlarının rolü etabında Birol Başaranın konuşması DARBE İSTEMİ mi”  yazdığı 08.02.2008 günü Şener ERUYGUR, Birol BAŞARAN, Gülseven YAŞER Demokratik yaşam ve sivil toplum kuruluşlarının rolü,

 (3) sayfa ADD Kadıköy Şubesince yazıldığı anlaşılan 10.03.2008 tarihli “Hukuk ve Siyaset Okulu” konulu yazı içeriğinde; hukuku ve siyaset okulu seminer çalışmalarında demokrasi anlayışımız ve sivil toplum örgütleri konulu 5. Gün programında konuşmacı olan USİAD Genel Sekreteri Birol BAŞARAN’ ın söylediği sözlerin yazısı olduğu görülmüştür.

14 Ağustos sayfasında; “İlker GÜVEN PAŞA 0537 347 4306, 0216 420 8370.” yazdığı,

Cengiz DORA’ nın Sabih KANADOĞLU’ na “Yargıtay Başsavcısı neden AKP ve MHP hakkında kapatma davasını açmıyor.” şeklinde sorduğu,

Marmara öğrencisi Özgür US’ un “Ulusalcı örgütlenmelerde ERGENEKON gibi örgütlenmelerin yeri var mıdır yoksa nerden oluştu bu örgütler nasıl tasfiye edilir varsa bu Kemalizm bu mudur ERGENEKON kontra gerilla değil midir” şeklinde sorduğu,

Yahya DOĞAN’ ın Birol BAŞARAN’ a “Sn. Birol BAŞARAN kriz bunların elinde patlasın diye beklersek daha çok bekleriz zira bizi öldürmeden durumu sürdürürler. Gerçekçi olalım. Bu gün bu tabloyu TSK ‘dan başka çözecek güç gözükmüyor bunu istemiyoruz tabi sizin somut öneriniz var mı?” şeklinde sorduğu,

Ayşe Songül SANŞEN’ in Sabih KANADOĞLU ‘na “Neden parti kapatılmıyor ve yargılanmıyorlar? Saygılarımla.” şeklinde sorduğu,

Volkan İÇİER’ in Sabih KANADOĞLU’ na “ Sn. Sabih KANADOĞLU, AKP ve MHP için kapatma davası açamayan Sn. Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı da konjonktür kurbanı değil midir? Siz görevde olsa idiniz ne yapardınız?” şeklinde sorduğu,

Şeklinde ki notlardan şüpheli Birol BAŞARAN süreklilik arz edecek şekilde örgütsel faaliyetlerini sürdürdüğü anlaşılmaktadır. 

23.07.2006  - 16.01.2007 tarihleri arasında yapılan TİP raporunda 28.07.2006 tarihinde Şüpheli Birol BAŞARAN’ ın kullandığı 05552391661 numara ile Şüpheli Sevgi ERENEROL’ un kullandığı 05323678060 numara arasında 39 sn’ lik görüşme olduğu görülmüştür.

Şüpheli Birol BAŞARAN’ ın dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu görüşmeler  şöyledir: 

1
Sevgi ERENEROL



2
2
Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU

13
3
Mehmet Şener ERUYGUR


28
4
Ahmet Hurşit TOLON


 1
e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi,

“Tape No:6533, 28.05.2008 tarihinde TANSU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; TANSU’ nun “…Birol bu bizim bir vergi ziya vardı ya 9 Milyar 600 lira uzlaşma talep etmiştik” “…şimdi ben o uzlaşmaya girdim bugün saat 10 daydı Sarıgazi Vergi Dairesi Müdürlüğünde, 9600 lirayı 900 liraya indirdim, tamam” “900 lira yani 9 milyar 600 milyon 900 milyona indi şimdi bunu ödeyeceğiz bunu bana bir gönderirsen bunu hemen vergi dairesine ödetelim” “900 lira bir de bana 150 lira gönder onu da şu uzlaşma komisyon memur var ona verelim olur mu” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Yani toplam 1050 mi yollayacağım” dediği, TANSU’ nun “Tabi tabi direk vergi dairesine yatırtacağım ki, e bu makbuzu alıp şeye götüreceğim şu inceleme memuru vardı ya Oktay Bey” “Oraya götürcem ki dosyayı kapatsın” dediği” 

Böylece şüphelinin devlete olan vergi borçlarını rüşvet vermek suretiyle azalttığı, birçok dernek ve vakıfa ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN faaliyetleri doğrultusunda aylık düzenli maddi yardımlar yaptığı görülmektedir.

Şüpheliden elde edilen HDD’de bulunan BİR BAŞKA SONBAHAR isimli belge içeriğinde  yer alan “Medyayı ne yapıp edip kullanmamız şarttır. Bunun için geliştirilecek bir stratejide üzerinde parti kimliği olmayan ama kamuoyunda saygı gören ve bilinen isimleri yanımıza çekmektir.” 

Şeklindeki sloganların ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarına uygun stratejilerle örtüştüğü ve şüphelinin bu amaç doğrultusunda yapılan çalışmalara katıldığı anlaşılmaktadır. 

ILIMLI TÜRKİYE İPOTEKLİ ULUS isimli belgede Osman ÖZBEK tarafından yazılmış İpotekli Türkiye isimli kitap olduğu ve bu kitaba Birol BAŞARAN’ ın önsöz yazdığı, bu önsözde de “TSK’ nın ya da subayların duruşundan rahatsız oluyorum.” “Komutanların ve üst düzey subayların, ülkemizde yaşanan olaylara artık sıradan memurlar gibi baktıklarını hissediyorum” 

Şeklinde beyanda bulunarak TSK’nın aktif olarak siyasi hayata müdahele etmesini istediği, bu kitabın da tüm yurtseverlere, tüm ulusalcılara, CHP’ lilere ve ADD’ lilere okutulmasını şiddetle önermesinden, şüpheli Birol BAŞARAN’ın sadece panellerde değil kitap önsözlerinde de darbe çağrısı yaptığı ve Türk Silahlı Kuvvetleri’nin askerlik dışında aktif olarak siyasi hayata müdahale etmesini isteyerek ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarına uygun eylem ve faaliyetlerde bulunduğu gözlemlenmektedir. 

Yine şüphelinin 08.02.2008 tarihinde Marmara Üniversitesi Haydarpaşa kampusunda, ADD Kadıköy Şubesince düzenlendiği anlaşılan “Hukuk ve Siyaset Okulu” başlıklı Panelde yapılan konuşmaların elde edilen çözümünde; 

 “X BAYAN’ ın “Biz uluslararası ilişkilerde” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Ben bütün toplumlarda hukuka ihtiyaç olduğunu, hukuk içinde yaşanması gerektiğini düşünüyorum. Bazı durumlarda hukukun askıya alınmasında bir zarar yoktur diye düşünüyorum bunlardan bir tanesi de Atatürk’ün yaptığı devrimdir yani Atatürk çok hukuka bağlı olması gidip padişahın önünde selam durması gerekiyordu ki biliyorsunuz….sonra yok buraya kadar dedi. Gitti kendi işini yaptı padişah tanımıyorum dedi…bir şey yaptı hukuk dışına çıktı ama ülkesini kurtardı bu yüzden ben …sahip hukuk içinde kalınması gerektiğini….ben çok şeylerine sığınarak aflarına sığınarak ben çok öyle düşünüyorum ülke zora düştüğü zaman hukuk dışına çıkılır diye düşünüyorum” dediği, Şener ERUYGUR’ un “……” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Bu kadar alkış aldığımıza göre örgütü kurduk  biz evet evet gerekirse hukuk dışına çıkarız. Zaten çıkılacağı günler geliyor diye düşünüyorum neyse… bir karşı devrim hareketi de Maalesef oldukça yol almış durumdalar nedir hani ülkeye bakarsanız bu ülkenin parlamentosunda o karşı devrimi savunan insanlarımız var. Başbakan onlardan Cumhurbaşkanı da seçtirdiler. Türkiye’nin önemli bütün kurumlarını yavaş yavaş ele geçiriyorlar. Hepimiz farkındayız, işte mesela yüksek seçim kurulu ben kesinlikle ben AKP’nin elinde olduğunu düşünüyorum ve yapılan seçimlerden de çok açık şüpheli yani ben yüzde kırk altı’ya inanmıyorum. YÖK başkanı en son sağ olsunlar YÖK’ü de kayıp ettik. Onun da başına bir tane imam getirdiler zaten bütün kurumların başına imam getiriyorlar… Hep başı bağlı insanları getiriyorlar. 1994 yılında biliyorsunuz İstanbul ve Ankara belediyelerini vermiştik ilk defa İstanbul Büyük Şehir Belediyesini ve Ankara Büyük Şehir Belediyesini vermiştik şöyle geriye bakıyorum 14 yıl geçmiş bu 14 yıl içindeki... Bakarsak durum çok kötü hep geriye gitmişiz, hep vermişiz, hep kaptırmışız. Şu günlerde şöyle bir problem oluşmaya başladı diye düşünüyorum. …günlerden geçiyoruz her gün başka bir şeyle sinirlerimiz tepemize çıkıyor kızıyoruz işte elimize bayrağı alıp bir yerlerde mitingler eylemler yapıyoruz. Burada şöyle bir tehlike var bir süre sonra bunların yalan olma ihtimali yüksek yani …yavaş yavaş insanlar biz gidiyoruz konuşuyoruz bağırıyoruz ama sonuçta olan oluyor dolayısı ile yaptığımız pek işe yaramıyor diye o yüzden hani bu bi savaş sebebi gibi bir mücadele ise barutuda iyi kullanmak lazım baruttu da sık sık boşaltmamak lazım eğer ülkesini seven Atatürkçü insan şu tehlikenin …olması herkes rejim elden gidiyor maf olduk öldük doğru gerçekten rejim elden gidiyor maf olduk öldürüz ama işte  orduyu çağrılalım ordu darp yapsın falan şuanda zamanı değil ben…..” dediği, Şener ERUYGUR’ un “.......” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Yok yok şuanda zamanı değil niye zamanı değil ben onu açıklamaya çalışıyorum biz beş yıl boyunca AKP’nin hükümetinin tüm vatan hainliklerini ülke satmasını gördükten sonra ülkeyi tekrar şuanda  elimize alsak krizi elimizde  buluruz böyle bir problem var lütfen o yüzden orduyu biraz rahat bırakın Türk orduyu biraz kenarda dursun o ne yaptığını bilir. Biz türban konusunda elimizden gelen tüm sivil… güçlerimizi kullanıp elimizden geldiğince direnelim ama krizi bu adamların elinde patlatıyor olmamız lazım tüm çünkü Türk halkının bunları daha iyi anlaması bütün yüzlerini görmesi için bunu yaşaması lazım bunu görmesi lazım biz bu günlerde… dalarsak, hem … yapacağız,kahraman olacağız, hem kriz elimizde kalacak o yüzden” dediği, Y. ŞAHSIN “…….” dediği, Şener ERUYGUR’ un “….konuşmayalım lütfen” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Yani ben kendi düşüncelerimi söylüyorum. Sizde kendi düşüncelerinizi söylersiniz” dediği, X ŞAHSIN “Yorgun bütün savaşların yorgunluğuna rağmen hayır ben bunu kabul etmem ve ben bağımsızlık isterim hem tam bağımsızlık” dediği 

Tape No:6527, 22.04.2008 tarihinde Nuh T./TOMAMBAY ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; … Nuh T.’ nin “Biraz kımıldadı biliyor musun” dediği, Birol BAŞARAN’ ın “Tabi hocam ben e konuşacağım ben de bir sürü haberler var” “Askerler tarafından, ben veriyom başkanıma” diyerek telefonu TOMAMBAY’ a verdiği, Nuh T.’ nin ..“Yani güçleri birleştirmek lazım” dediği, TOMAMBAY’ ın “… bir kararımız var onu zaten Birolla paylaşıyoduk, “…Demokratik Değişim Hareketi olarak düzgün bir 68 tane ismi oraya yazıp kurultayın önüne sırtında yükü olmayan, sırtında e kusuru olmayan” …ben Birol arkadaşımıza da söyledim,sizlerle de görüşecek hocam bunu bu listeyi de ortak hazırlıyoruz, , ..BİZ TABİ ÖRGÜTTEN DAHA ÇOK OLSUN İSTİYORUZ” 

Şeklindeki görüşme içeriği ne verdiği cevapta görüşmenin içeriğinde kendisi CHP’nin genel başkanı olacaktı kendilerinin de onu destekleyeceklerini, Deniz BAYKAL’ a karşı güçleri birleştirmekten bahsettiklerini, görüşme içinde geçen, "bende bir sürü haberler var, askerler tarafından" şeklindeki görüşmesini hatırlayamadığını, beyan etmiş ise de şüpheli Tuncay ÖZKAN’ ın da aynı tarihlerde CHP kurultayına girip bazı kişileri delege olarak sokmak ve kendisini de CHP yönetimine aldırmak için kurultaya paralı taraftar getirme gayreti içinde olduğu bu faaliyetlerin şüpheli Birol BAŞARAN tarafından da aynı tarihlerde yapılması ve bu yönde çalışma yapılması hususları ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları arasında bulunan siyasi partileri yönlendirme ve siyasi portreleri önceden belirleme amaçları doğrultusunda yapıldığı anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR ‘un 16.02.2008 günü saat 19.52’de İlker GÜVEN ile yaptığı telefon görüşmesinde; “08.02.2008 tarihinde Marmara Üniversitesi Haydarpaşa kampusunda, ADD Kadıköy Şubesince düzenlendiği anlaşılan “Hukuk ve Siyaset Okulu” başlıklı Panelde yapılan konuşmaların basına yansımasıyla alakalı olarak  “… bak görüyorsun gazeteler nasıl üstümüze, üstümüze geliyor”… “O şey, Birol BAŞARAN bi şeyler söylemişti ya, beni de alkışlarken çekmişler” dediği, şüpheli İlker GÜVEN’ in “Bende vardım bende alkışlıyordum beraber” dediği, şüphelinin  “SENİN ALKIŞLAMANLA BİZİMKİ FARKLI TABİ” dediği, İlker GÜVEN’ in “HAA O ŞEY ANLADIM, anladım HANİ ŞEY Mİ DARBE Mİ ŞERİAT MI DARBEDEN YANAYIM DEMİŞTİ ALKIŞLAMIŞTIK ONU DİYORSUN” 

Şeklindeki görüşme içeriği ile alakalı olarak, Savunmasında o panelde demokrasiyi öven, öne çıkaran konuşma yaptığını iddia etmiş ve ayrıca bu toplantı da bir hukuk fakültesi öğrencisinin yönelttiği. “Hukuk fakültesinde hukuk dışı yollardan bahsedilmesi ne kadar doğru diye” sorduğu soruya kendisinin soruyu soran kız çocuğuna karşı salonda bir tepki oluştuğunu beyan etmesinden de yapılan görüşmelerin hukuk dışına çıkılmasıyla alakalı olduğu anlaşılmakta olup, 

Dosyada mevcut şüpheli Birol BAŞARAN’ a ait, 08.02.2008 tarihinde Marmara Üniversitesi Haydarpaşa kampsünde, ADD Kadıköy Şubesince düzenlendiği anlaşılan “Hukuk ve Siyaset Okulu” başlıklı Panelde yapılan konuşmaların görüntülerin bulunduğu CD çözüm tutanağına bakıldığında, panelde konuşan Birol BAŞARAN ‘ın;   “ben bütün toplumlarda hukuka ihtiyaç olduğunu, hukuk içinde yaşanması gerektiğini düşünüyorum, bazı durumlarda hukukun askıya alınmasında bir zarar yoktur diye düşünüyorum” “bu kadar alkış aldığımıza göre örgütü kurduk biz… gerekirse hukukun dışına çıkarız. Zaten çıkılacağı günler geliyor diye düşünüyorum” dediği tespit edilmiştir.
 “Bazı durumlarda hukukun askıya alınmasında bir zarar yoktur diye düşünüyorum, bunlardan bir tanesi de Atatürk ‘ün yaptığı devrimdir yani Atatürk çok hukuka bağlı olması gidip padişahın önünde selam durması gerekiyordu ki biliyorsunuz… Sonra yok buraya kadar dedi. Gitti kendi işini yaptı padişah tanımıyorum dedi… bir şey yaptı hukuk dışına çıktı ama ülkesini kurtardı bu yüzden ben… Sahip hukuk içinde kalınması gerektiğini… ben çok şeylerine sığınarak aflarına sığınarak ben çok öyle düşünüyorum ülke zora düştüğü zaman hukuk dışına çıkılır diye düşünüyorum, BU KADAR ALKIŞ ALDIĞIMIZA GÖRE ÖRGÜTÜ KURDUK BİZ EVET EVET GEREKİRSE HUKUK DIŞINA ÇIKARIZ. ZATEN ÇIKILACAĞI GÜNLER GELİYOR DİYE DÜŞÜNÜYORUM,  …1994 YILINDA BİLİYORSUNUZ İSTANBUL VE ANKARA BELEDİYELERİNİ VERMİŞTİK İLK DEFA İSTANBUL BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİNİ VE ANKARA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİNİ VERMİŞTİK şöyle geriye bakıyorum 14 yıl geçmiş bu 14 yıl içindeki ….bakarsak durum çok kötü hep geriye gitmişiz, hep vermişiz, hep kaptırmışız. Şu günlerde şöyle bir problem oluşmaya başladı diye düşünüyorum… Günlerden geçiyoruz her gün başka bir şeyle sinirlerimiz tepemize çıkıyor kızıyoruz işte elimize bayrağı alıp bir yerlerde mitingler eylemler yapıyoruz. Burada şöyle bir tehlike var bir süre sonra bunların yalan olma ihtimali yüksek yani ……yavaş yavaş insanlar biz gidiyoruz konuşuyoruz bağırıyoruz ama sonuçta olan oluyor dolayısı ile yaptığımız pek işe yaramıyor diye o yüzden hani bu bi SAVAŞ SEBEBİ GİBİ BİR MÜCADELE İSE BARUTU DA İYİ KULLANMAK LAZIM BARUTU DA SIK SIK BOŞALTMAMAK LAZIM eğer ülkesini seven Atatürkçü insan şu tehlikenin …olması herkes rejim elden gidiyor maf olduk öldük doğru gerçekten rejim elden gidiyor maf olduk öldürüz ama işte  orduyu çağrılalım ordu darp yapsın falan şu anda zamanı değil ben…..Yok yok şu anda zamanı değil niye zamanı değil ben onu açıklamaya çalışıyorum BİZ BEŞ YIL BOYUNCA AKP’NİN HÜKÜMETİNİN TÜM VATAN HAİNLİKLERİNİ ÜLKE SATMASINI GÖRDÜKTEN SONRA ÜLKEYİ TEKRAR ŞU ANDA  ELİMİZE ALSAK KRİZİ ELİMİZDE  BULURUZ böyle bir problem var lütfen o yüzden orduyu biraz rahat bırakın Türk ordusu biraz kenarda dursun o ne yaptığını bilir. …biz bu günlerde ….dalarsak, hem … yapacağız, kahraman olacağız, hem kriz elimizde kalacak o yüzden…. Şener ERUYGUR’ un konuşmayalım lütfen…” dediği belirtilmiştir.

 Bu tutanakta oturumu yöneten kişinin Mehmet Şener ERUYGUR olduğu ve şüpheli Birol BAŞARAN’ ı savunmaya çalışmasından,  bu konuşma nedeniyle haberlerde kendisinin, darbeci olarak lanse edilmesinden tedirgin olduğu ve aralarındaki örgütsel irtibat gereğince şüpheli Birol BAŞARAN’ ın  “O yüzden ben mümkün olduğunca şey yaparım”, “… ne denir bastırtmaya çalışacağım sizi bir şey olursa topu bana atabilirsiniz” şeklinde aralarındaki örgütsel bağı ortaya koyan beyanlarda bulunduğu görülmektedir.


Şüpheli Birol BAŞARAN’ ın bir dönem CHP genel başkanlığına adaylığını koyduğu ve hali hazırda CHP de söz sahibi olabilmek için faaliyetlerde bulunduğu, siyasi partileri yönlendirme ve siyasi portreleri önceden belirleme amacıyla örgütsel çalışma yaptığı,


Ayrıca Usiad Eski Başkanı Kemal ÖZDEN tarafından ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst yapılanmasına sunulan GENEL YAPI isimli örgütsel doküman içeriğinde ADD’nin ele geçirilmesi ve ERGENEKON un amaçları doğrultusunda kullanılması önerisine verilen 24.04.2000 tarihli cevap niteliğinde olup, USİAD Sayın Kemal ÖZDEN diye başlayan ve 
“Yaptıkları teklifin ERGENEKON tarafından çok beğenildiğini ve gelişmelerin sevinçle karşılandığını, ADD kongresinde belirtilen egemenlik kayıtsız şartsız ulusundur sözünün aynı tarihlere ‘Egemenlik derin devletindir’ şeklinde yazılmasından da ADD nin yurt dışındaki istihbarat örgütlerince ne denli takip edildiğini göstermektedir” diyerek sona eren örgütsel doküman içeriğine göre; şüpheli Birol BAŞARAN ın bir dönem ADD Kadıköy şubesi başkanlığı yaptığı göz önüne alındığında USİAD ve ADD içinde ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçları doğrultusunda yer aldığı anlaşılmaktadır.

Şüpheli Birol BAŞARAN’ ın ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN sivil toplum kuruluşlarının sevk ve organizesi içinde etkin görevlerde bulunduğu, ticari şirketi vasıtasıyla ERGENEKON tarafından desteklenen gazete ve derneklere maddi yardımlarda bulunduğu, yukarıda mevcut inceleme tutanaklarından anlaşıldığı üzere örgüte finansal olarak da katkı sağladığı, darbeye teşvik amaçlı olarak ADD tarafından düzenlenen toplantılarda yürütme organını devirmeye teşebbüs amaçlı eylem ve fiillerde bulunduğu anlaşılmakla, 

Şüphelinin yukarıda açıklanan  eylemleri gereğince TCK’nun 314/2, 312/1 ve 313/1 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.


9- Şüpheli Barbaros Hayrettin ALTINTAŞ 

a-Savunmaları,

    
Emniyet beyanı

Askerlikten sonra servis şoförlüğü yapmaya devam ettiğini,1993 yılında Ayşe DUYGU ile evlendiğini bu evliliğinden bir çocuğu olduğunu, 2001 yılında eşinin vefat ettiğini, Onun vefatından sonra şuan 14 yaşında olan çocuğuyla birlikte yaşadığını, Yaklaşık 3,5 sene önce şuan çalıştığı Mineks Şirketine şoför olarak başladığını, Halen çalışmaya devam ettiğini,1981 yılında Kadıköy Emniyet Müdürlüğünden aldığını, Bu pasaportla 1982 yılında Suudi Arabistan’a şoför olarak Türk Arap ortaklığı olan El Suudi firmasında yaklaşık 1,5 sene kadar çalıştığını,  1988 yılında Kadıköy Emniyet Müdürlüğünden yenileyerek bu pasaportla Yunanistan’a otobüsle turist taşıdığını, Ergenekon Örgütüne üyeliği olmadığını, Sadece basın ve medya kuruluşlarında duyduğu kadarı ile bilgisinin bulunduğunu,  Hasan Atilla UĞUR isimli şâhsı tanımadığını, beyan etmiştir.

   
 Savcılık beyanı

Emniyette verdiği ifadeyi aynen tekrar ettiği, ancak birçok kişinin ismi sayılarak tanıyıp tanımadığım sorulduğunda Hasan Atilla UĞUR' u tanımadığını beyan ettiği ancak Hasan Atilla UĞUR' u tanıdığını, kendisini teyzesinin kocası olan Ali E.' in arkadaşı olması nedeniyle tanıdığı, yaklaşık 3-3,5 yıldır tanıştıklarını, şu anda çalışmış olduğu MİNEKS şirketine girmesine kendisinin vesile olduğunu, kendisini KÜRŞAT olarak tanıdığını, bundan yaklaşık 4- 5 ay önce isminin Hasan Atilla UĞUR olduğunu öğrendiğini, Emniyet Müdürlüğü'nde verdiği ifade sırasında özel olarak kendisine Hasan Atilla UĞUR'u tanıyıp tanımadığı ve ilişkileri tek soru olarak sorulduğu halde, tanımadığını beyan etmiş olmasının nedeni sorulduğunda, o an için aklına gelmediğini, daha sonra hatırladığını, Hasan Atilla UĞUR' un MİNEKS' in sahibi olan Bülent G.'nın yanına gelip gittiği zamanlarda kendisini karşılaştığı ve işlerini gördüğünü, ilişkisinin bundan ibaret olduğunu, kendisi ile ortak yürüttüğü herhangi bir faaliyet veya eylem olmadığını, Bülent ve Atilla UĞUR' un ilişkisini bilmediğini, kendisi yanında herhangi bir şey konuşmadıkları, Şüpheli Hasan Atilla UĞUR’un İstanbul' a geldiği zaman Doğuş Grubu HYATT OTEL'inde kaldığını, anahtarı alıp kendisine verdiğini, bunu da müsait olduğu zamanlarda yaptığını, onun dışında herhangi bir ilişkisinin olmadığını, MİNEKS şirketinde herhangi bir odasının olmadığı, bildiği kadarıyla odanın MİNEKS şirketi Bülent GÖKTUNA' ya ait olduğu, Atilla UĞUR’un yaklaşık ayda bir defa gelip gittiğini, bildiği kadarıyla MİNEKS şirketinin danışmanlık olduğu, Bülent Bey'in ayrıca bir golf sahasına sahip olduğu,  yabancılarla görüştükleri, ama ne iş yaptıklarını bilmediğini, aramalar sırasında ele geçirilen ajandaların kendisine ait olmadığını, kime ait olduğunu da bilmediğini, ajanda içerikleri hakkında bilgiye sahip olmadığını, Bülent Bey'in şoförü olduğunu sadece onu gideceği yere götürüp getirdiğini, ruhsatlı silahı olduğunu, telefon görüşmelerinde geçen  "Silahı yan tarafa koydum, bilgin olsun, arabanın içine" şeklinde kendisine söyleyen şahsın aynı şirkette şoförlük yapan Erdem ERMUTLU isimli şahıs olduğunu, havaalanına girerken silahı içeri almadıkları için araca bıraktığı,  haber vermek için böyle konuştuğunu, Aramalar sırasında evinde bulunan bilgisayara el konulduğu, o bilgisayarın kendisine ait olduğu başka kimsenin kullanmasının mümkün olmadığı, Şüphelinin evinde ele geçirilen SEAGATE marka bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemelere ilişkin tutanaklar okundu, deniz kuvvetlerine ait belgeler, Deniz Eğitim ve Öğretim Komutanlığı'na müracaat formları, sözleşmeli subay olmak isteyenlere ilişkin formlar, Milli Savunma Bakanlığı Savunma Sanayii Müsteşarlığı'na ait OFSET Sözleşmesi vs.. şeklinde bilgi ve belgelerin "Gizli" kaşeli evrakların bulunduğu görülmekle okundu, soruldu: evinden bir adet kendisine ait bilgisayar alındığını, ayrıca işyerinde bulunan bilgisayarlar  ve Ankara MİNEKS firmasının da bilgisayarlarına kendisinin kullandığı düşünülerek el konulduğunu bu bilgi ve belgelerin MİNEKS şirketine ait olduğunu evinde ki bilgisayarda böyle belgelerin bulunmasının mümkün olmadığı, çocuğunun oyun oynadığını ve sohbet ettiğini, şirketteki görevinin şoförlük olduğunu, bilgisayarların şirketteki  diğer elemanlar tarafından kullanıldığını, şirketle ortaklığı olmadığını, Hasan Atilla UĞUR'un da şirkete ortak olmadığını bildiğini, Bülent Bey'in şirkete ortak olabileceğini zannetmediğini, sadece şirkette çalışan bir eleman olduğunu, Bülent Bey kendisini Atilla Bey ile ilgilenmesi  için görevlendirdiği için onun işlerini takip ettiğini, zaman zaman da ayda bir veya iki ayda bir 100 YTL Atilla Bey’in verdiği şeklinde beyanının bulunduğu,
Sorgu beyanı 

İfadelerinde ismi geçen Hasan Atilla Uğur yani kendisine Kürşat diye de hitap ettiği ve ilk tanıştığında muvazzaf subay olduğunu bildiği kişinin Ankara' da yaşamakta olan Hasan Atilla UĞUR olduğu, genelde ayda bir İstanbul’a geldiğini, Bülent 'in arkadaşı olması sebebiyle patronunun talimatı ile kendisi tarafından Hayatt Otele götürüldüğü, Bülent G.’nın yanına teyzesinin kızının kocası olan Ali E. vasıtasıyla tanıdığını, Hasan Atilla Uğur sayesinde yerleştirildiğini, 3,5 yıldır onun yanında çalışmakta olduğunu, Bülent ile Atilla arasında ne tür bir ilişki olduğunu bilmediğini, Bülent Beyin işyerine genelde işadamları ve yabancılar geldiğini, bildiği kadarı ile Bülent G.’nın İngilizce konuşup yazdığını, kendisine gösterilen ajandadaki notların kimin tarafından tutulduğunu tam olarak bilmemekte birlikte, şirketteki kızlar tarafından tutulduğunu düşündüğünü, bu notları Bülent Bey’in tutturduğu, Bu ajandanın bulunduğu yerde herhangi bir ajanda olmadığını, Kendisine okunan ajandanın ele geçirildiği yer olarak gözüken adresin şirketin adresi olduğunu, ajanda içeriği konusunda herhangi bir bilgi sahibi olmadığını,  Denizli de askere başladığını, daha sonra Cumhurbaşkanlığı Muhafazada devam ettiğini, bu süreçte bu dosyanın hiçbir şüphelisi ile birlikte bulunmadığını, Nilüfer' in hazırladığı Yargıtay'daki dosya içeriği hakkında bilgisinin bulunmadığını, sadece numarasını Atilla Uğur' a faksladığını, Atilla Uğur ' un telefon konusunda bu kadar hassas olmasının sebebinin Abdullah Öcalan' ı sorgulayan ve bu yüzden de ölüm listesinde olmasından dolayı olduğunu daha sonra öğrendiğini, DVD ve CD' 1erin Ankara' da ki ofisle ilgili olduğunu,

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

İş Adresi: (Mineks Dış Tic.A.Ş.) Taksim Cumhuriyet Caddesi Kervansaray Apt.No:30 Beyoğlu/İSTANBUL

- (1) adet siyah renkli ajanda 

- (1) adet Kahverengi renkli ajanda

İş Adresi: (Mineks Dış Tic.A.Ş Ankara Temsilciliği): Şehit Ersan Caddesi No:24/6 (Başbakanlık Resmi Konutunun Karşısı) Çankaya/ANKARA

-(2) Sayfa “Savunma sanayii icra komitesi toplantısı basın açıklaması 5 Aralık 2007”   ibaresi ile başlayan “Milli savunma bakanlığı” ibaresi ile biten doküman,

-(1) Sayfa “Atak helikopteri Projesi basın açıklaması (7) Eylül 2007 ”   ibareli internet çıktısı doküman,

-(1) Sayfa “Işıl Ş.”   ibaresi ile başlayan “www.mineks.com.” ibaresi ile biten İngilizce yazılı not,

-(1) Sayfa “Savunma sanayi Müsteşarı Sn. Murad B.’ın Ekim/Kasım 2007 faaliyet programı başlıklı çizelge,

-(1) Sayfa “Riyal Savunma sanayi dış tic. Ltd.ti.” “Y.Burçin R.”  ibaresi bulunan kartvizit fotokopisi bulunan not,

-(1) Sayfa “Işıl Ş.”   ibaresi ile başlayan ön yüzünde İngilizce yazılı ve arka yüzünde mavi tükenmez kalem ile yazılmış isimlerin bulunduğu ve” Nuran İ.” adı ile biten doküman, 

- Ön yüzünde “Kasım 2007” ibareli boş çizelge ve arka yüzünde mavi tükenmez kalem ile yazılmış 16/01/2007 tarihli doküman,

-(1) sayfa “orta menzilli Tank savar Silah sistemi (OMTAŞ) hazır alım ihalesi teklifine çağrı “başlıklı internet çıktısı,

-(7) Adet tarafımızdan numaralandırılan mavi ve kırmızı renkli tükenmez kalemlerle yazılmış “Mineks İnternational” ibareli kartvizitler üzerine yazılmış arkalı önlü notlar.

-(1) Adet üzerinde ‘Look at the Bright Side” ibareli ve tarafımızca numaralandırılan birinci sayfasında mavi tükenmez kalem ile  “Cuma 04.04.2008 ibaresi ile başlayan toplam 419 sayfadan oluşan çizgili ajanda,

-(1) Adet üzerinde “CAMPUS NOTEBOOK- s subject notebook” ibareli birinci sayfasında “Mücahit Bey-Belma” ibaresi ile başlayan toplam 290 sayfadan oluşan çizgili ajanda,

-(1) Adet üzerinde “V.I.P. NOTEBOOK” ibareli birinci sayfasında “Serdar” ibaresi ile başlayan toplam 184 sayfadan oluşan çizgili ajanda,

-(1) Adet üzerinde “Basic Notebook” ibareli üçüncü sayfasında “Javier” ibaresi ile başlayan toplam 180 sayfadan oluşan kırmızı kaplı çizgili ajanda,

-(1) Adet üzerinde “FRESH” ibareli birinci sayfasında “Mustalil” ibaresi ile başlayan toplam 212sayfadan oluşan çizgili ajanda, -(1) Adet üzerinde “İMAGE” ibareli ve tarafımızdan numaralandırılan birinci sayfasında “Hava araçları projeleri” ibaresi ile başlayan toplam 244 sayfadan oluşan çizgili ajanda,

-(1) Adet üzerinde “SELEX” ibareli toplam 254 sayfadan oluşan kareli/ çizgili ajanda,

-(1) Adet üzerinde siyah tükenmez kalem ile “6 otoyol projesi ibaresi ile başlayan “Leyla hanım” ibaresi ile biten doküman,

-(1) Adet üzerinde “ATAK” ibaresi ile başlayıp mavi tükenmez kalem ile İngilizce yazılı ve arka sayfasında yine İngilizce devam eden not,

-(6) Sayfa Ajanda sayfalarına kurşun kalem ile yazılmış birinci sayfasında “Erol Bey1602 ibaresi ile başlayıp altıncı sayfası “USF–2017 bitecek” ibaresi ile son bulan doküman,

-(1) Adet üzerinde “Elektrik Müteahhitleri Derneği” ibareli 12. sayfasında “1 Ocak Pazartesi-Öztaş” ibaresi ile başlayan toplam 384 sayfadan oluşan çizgili ajanda,

-(2) Adet tarafımızdan numaralandırılan sarı yapışkanlı kâğıt üzerine kırmızı tükenmez kalem ile yazılmış “hybrod mül” ibaresi ile başlayan not,

-(1) Adet Nokia 6030 marka IMEI 351897/01/842990/6 seri nolu telefon ve içerisinde,

-(1) Adet 899002-9268230999256 L 6969 seri nolu Vodafone sim kart

-(1) Adet Nokia 1112 marka IMEI 358068/01/502096/4 seri nolu telefon ve içerisinde,

-(1) Adet 899002-9258070105221L 6969 seri nolu Vodafone sim kart

-(1) Adet SAGEM marka 332311351154174 8 IM 3V MW30268 seri nolu telefon ve içerisinde,-(1) Adet 0701290110704 seri nolu Turkcell Hazırkart,-(1) Adet Nokia 1112 marka IMEI 355515/01/68482715 seri nolu telefon ve içerisinde,-(1) Adet 89902860323170782136012 K seri nolu Avea sim kart

-(1) Adet Nokia 1200 marka IMEI 358055/01/0391149/0 seri nolu telefon ve içerisinde,-(1) Adet 89902860323170782151012 K seri nolu Avea sim kart

-(1) Adet Nokia 1112 marka IMEI 358068/01/502030/3 seri nolu telefon ve içerisinde,

-(1) Adet 899002-8258070105353 L 6969 seri nolu Vodafone sim kart

-(1) Adet Nokia 1110 i marka IMEI 35512/01/556777/4 seri nolu telefon ve içerisinde,-(1) Adet 0607040214318 seri nolu Simplus hazırkart,-(1) Adet Nokia 6030 marka IMEI 353929/01/191965/4 seri nolu telefon ve içerisinde,-(1) Adet 9262630458575 L 6969  seri nolu Telsim sim kart,-(1) Adet Nokia 6030 marka IMEI 351897/01/952368/1 seri nolu telefon ve içerisinde,-(1) Adet 9299331330920 L 6969  seri nolu Telsim sim kart

-(1) Adet pembe renkli 2.0 GB “SANDİCK” marka flaşbellek,-(1) Adet Hp marka Compaq 6710 b nolu S/N: CNU7211x01 seri nolu laptop bilgisayar,-(25) Adet tarafımızdan numaralandırılmış CD,

-(1) Adet IBM marka Trinkpad yazılı TYPE 0657-4 TYS/N L3-B3918 06/08 seri nolu Laptop bilgisayar,

-(1) Adet PC Tablet (harddisk) seril No: YM6501 F2WOB seri nolu harddisk,-(12) Adet tarafımızca numaralandırılan CD,

-(1) Adet Hp Marka CZC 6323 D7C seri nolu bilgisayar kasası,

Üst Araması:

- (1) adet B.Hayrettin ALTINTAŞ adına düzenlenmiş sigorta sicil kartı

-(1) adet Türkiye Polis Emeklileri Sosyal Yardım Derneği Genel Merkezi Barbaros ALTINTAŞ adına düzenlenmiş kart-(1) adet B.Hayrettin ALTINTAŞ adına düzenlenmiş silah taşıma ruhsatı-

-(1) adet B.Hayrettin ALTINTAŞ adına düzenlenmiş ticari taşıt kullanma belgesi-(1) adet B.Hayrettin ALTINTAŞ adına düzenlenmiş kimlik fotokopisi

-(1) adet B.Hayrettin ALTINTAŞ adına düzenlenmiş sürücü belgesi

-(1) adet Garanti Yazılı Hyatt Otel otopark giriş kartı 

-(13) adet üzerinde el yazması notlar bulunan not kâğıtları

-(1) adet Zırh Güvenlik Ali ERGÜLMEZ yazılı kart vizit

-(1) adet Korkmaz YİĞİT Holding A.Ş. Korkmaz YİĞİT yazılı kart vizit

-(6) adet değişik Kart vizitler

Şüpheli Barbaros Hayrettin ALTINTAŞ’ın Beyoğlu ilçesi Cumhuriyet cad. Kervansaray apt. No:30/20 sayılı evinde elde edilen ajandaların yapılan incelemesinde içeriğinde el yazması;

“Medya Kritik/Stratejik 25% yabancılarda TV için. Diğerleri 100% olabilirler. Murdoc FOX TV’yi aldı, beraber satılacak, 1 Milyar Dolarlık yatırım3/2 TV, 3/1 diğer medya.

İstanbul Metro ALARKO’nun kucağında, Edirnekapı-Sultan çiftliği bölümünü aldı SELEX.

M. Vural TÜRKCELL’e bakan desteği yok, seçimlerde kullanmış ama bakanın yanında ki değişik seviye danışmanlar ile arası iyi asıl problem İbrahim Şahin,  AVEA’nın yönetim kuruyu üyesi müsteşar beyninin yıkamışlar Paul Doay ne söylerse onu yapıyor Tayfun ACARER ihaleye çıkma istiyor İbrahim ŞAHİN sevmiyor Tayfun’u TT vakit kazansın diye ADSL satsın diye 

Hayiri ailesi bakana ve çıkmadı AFM notlarını İngilizceye çevirelim 

Başbakan Karamehmet’i sevmiyor o yüzden payının bulunduğu hiçbir şirkete yardım etmek istemez PM’e yakın 

Karamehmet ortalıkta gözükmesin

Fenerbahçe futbol klubü, Necdet Bey bu adam Eurofighter ile bu işlere soyunmuş Tom Anders ile tanışmış, EAD& ve şimdi Airbus başında Kimdir? Gizli Takip Et.” şeklinde Notların olduğu ajandalar hakkında ki sorulara vermiş olduğu cevapta; ajandaların kendisine ait olmadığı kime ait olduğunu bilmediği,
c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:4614, 15.11.2007 günü 15.39’da ERDEM isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; ERDEM’ in: Silahı yan tarafa koydum bilgin olsun ha arabanın içine dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam dediği,

Tape No:4615, 19.11.2007 günü 13.30’da Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bugün Ankara’ya geliyoruz size söylememi söyledi dediği, H.A.UĞUR’ un: Bugün mü geliyor? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evet Dört (4)’te biniyor uçağa dediği, H.A.UĞUR’ un: Hıııı. Ne …….(tek kelime) biliyor musun onu? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hiç bilmiyorum. Sadece şimdi toplantısı var. Dede ki Kürşat Bey’e haber ver dedi. dediği, H.A.UĞUR’ un: Hıı,tamam koçum.Dört’te biniyor dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evet dediği, H.A.UĞUR’ un: Benim Ankara’da olmama ihtimalim var,olup olmayacağımı zaten ben arar bildiririm sana dediği,

Tape No:4616, 20.11.2007 günü 16.50’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ın: Başbakanlık Dışişleri Bakanlığı Konutunun arkası dediği, H.A.UĞUR’un: Dışişleri Bakanlığı Konutunun arkası dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Evet dediği, H.A.UĞUR’un: Dışişleri Bakanlığı Konutunun arkası dediği, H.A.UĞUR’un: Dışişleri Bakanlığı Konutunun arkası dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Evet dediği,

Tape No:4617, 20.11.2007 günü 16.51’de NURAY… ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hanfendi rahatsız ediyorum sizi, Başbakanlığın Konutunun arkasında bir Ofisiniz var onun adresini verebilir misiniz bana Ankara’daki? dediği, NURAY’ ın: Dur bi saniye dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Kürşat abi istiyor oraya gidecekmiş de dediği, NURAY’ın: Hıı dediği,

Tape No:4618, 20.11.2007 günü 16.52’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: “Şimdi sen bil sadece onun için söylüyorum. Sen biraz daha böyle sen çok memnun ancak tabi biraz daha hani böyle uyumlu filan onu gene dile getirdi. Diğer konu önümüzdeki haftadan itibaren öbür herif gidecek sadece sen bil” … “Ona yavaş yavaş yol verecekler, senin yanına Necati’yi koyacak. Necatiye de söyle hiç hata yapmasın” dediği,

Tape No:4620, 22.11.2007 günü 13.35’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Abi rahatsız ettim Necati gitti şimdi” … “Hiçbir problem yok, ben de akşam öğrendim O konuşmuş Bülent ‘le” dediği, H.A.UĞUR’ un: “… Sabah beni aradı Bülent, görüştük. Ben ama orda durmasını artık uygun bulmuyorum o çocuğun çektim yani” … “Herhalde doğru yaptım ya. Gerekirse seni de çekerim oğlum gerekirse şey mi var yani” … “Çekerim, bizim yerimiz var yurdumuz var; Allah’a çok şükür hep beraber yaparız ama şu anda hiç sesini çıkartma, devam” dediği,

Tape No:4621, 26.11.2007 günü 00.15’de İSMAİL… isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Bak ev borcunu ödedin evinin eşyalarını değiştirdin falan ben hep aynıyım abi. Ben neyim bir numara iki numaralı adamın adamıyım ben hep aynıyım ama. Ama polis molis kıl tüy falan filan İstanbul hep bizim yani hiç kimse konuşamıyo eee iii olmuyoku abi olmuyo ki” … “İsmail bittim ya bu orda bittim hakkaten bittim ya” … “Ben başbakanın kölesi değilim ki abi” … “Ya zoruma gidiyor vallahi bu kadar koşturmaya bilmem neye vallahi zoruma gidiyor ya ben kimsenin kölesi değilim ki abi iki numaranın bilmem neyin kölesi değilim ki ya polisler koştursun abi” dediği,

Tape No:4622, 03.12.2007 günü 12.50’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Abi geleceğim dediniz bende bekliyorum, dün akşam hatta Talat abi ile konuştuk dediği, H.A.UĞUR’ un: Anladım, Talat abin neyi sordu hayırdır dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Hiç öyle aradı, ne yapıyorsun bir sesini duyalım dedi” … “Abi sizi rahatsız etmemek için aramıyorum dedim sizi” … “Olsun ara sıra ara dedi” dediği, H.A.UĞUR’ un: “Çarşamba akşamı, Çarşamba Perşembe Cuma” … “Oraya gelme durumumuz var hanımla tamamı” … “Ona göre sen bir şeyini yaptır, yerini yaptır” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam Çarşamba Perşembe Cuma dediği, H.A.UĞUR’ un: Cuma dokuzuncu kat dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam oldu dediği, H.A.UĞUR’ un: “Bu konudan kimsenin haberi olmasın” … “Yani Talat Bey dahil, şey dahil, ben burada da kimseye söylemiyorum çünkü” … “Ben o şekilde Çarşamba akşamı orda olurum” dediği,

Tape No:4623, 05.12.2007 günü 17.58’de NİLÜFER isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; (B.Hayrettin ALTINTAŞ’ ın telefonuyla Hasan Atilla UĞUR’ da görüşme yapmaktadır); H.A.UĞUR’ un: O şeyle ilgili, ancak burada şey yok, Yargıtay la ilgili bir bilgi yok, bu Yargıtay da bir şey var ben dedim ya yakın bir zamanda dediği, NİLÜFER’ in: Evet bir dosya bekleniyor dediği, H.A.UĞUR’ un: Eee onu, onun tarihi ile ilgili kısa bir bilgi alabilirmiyim sizden yarın sabah dediği, NİLÜFER’ in: Tamam ben onu bulayım size dediği, H.A.UĞUR’ un: Bir tek onu arıyoruz zaten ben yani, bunlarda güzel bunlarda işimize yarayacak ancak esas konu o Yargıtay la ilgili olan dediği, NİLÜFER’ in: Yargıtay daki dosya numarasını ve tarihini dediği, H.A.UĞUR’ un: “Evet, nedir ne zaman ne var, ney yapılabilir onları bana şöyle kısa bir özetlerseniz şimdiki gibi” … “Yarın ben Barbaros tan alırım onları” dediği, 

Tape No:4624, 05.12.2007 günü 18.15’de NİLÜFER isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; NİLÜFER’ in: Bu bilgiyi ben, sabah sen ofistemi olacaksın dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Asansördeyim çekmiyor ben arayayım dediği, NİLÜFER’ in: “Bizim buradaki asansördemisin” … “Burdaki asansördemisin, ofisdemisin” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Otel deyim, otel de dediği, NİLÜFER’in: He yok şey yapayımı eee bu bilgiyi sana nasıl ulaştıracağım sabah, akşamdan mı göndereyim dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Otele faks çek alayım ben oteldeyim şimdi dediği, NİLÜFER’in: İyi fakslayım o zaman şimdi dediği,

Tape No:4625, 06.12.2007 günü 10.13’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: Ne yaptın Bülent bey nerde dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bülent bey evde onbir de çıkacak dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Sonra iki de buradayız, otele geleceğiz toplantısı var dediği, H.A.UĞUR’un: Sen söyledinmi benim geldiğimi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Söyledim dediği, H.A.UĞUR’ un: Hı hı, öğleden sonra o zaman akşama doğru bana bir şeyapta söylede ona göre bir plan yapsın, çünkü bende ona göre çıkacağım filan dediği,

Tape No:4626, 06.12.2007 günü 10.36’da Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: “On birde çıkıyoruz ….. gidiyoruz” … “Sonra toplantı var iki de galiba burada otelde” … “Tamam ondan sonrada amcayla görüşecek felan, buradayız yani biz akşama kadar” dediği, NURAY’ ın: Ay ne güzel sen benden daha iyi biliyon proğramı, o zaman sana bir şey söylemiyorum arkadaşım dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam, sonra gelecekmiyiz, gelecek varmı yani, gelinme varmı şeye dediği, NURAY’ın: Yani bizde bir toplantı bir şey yok dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Ben görüşmem lazım dedi amca dörtte beşte bana bir şey ayarlasın dedi” … “Kim geliyor oraya” dediği, NİLÜFER’ in: Zan zoplar dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hı Ankara danmı geliyorlar dediği, NİLÜFER’ in: Ankara dan dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hı tamam oraya, oradan da gidecekler galiba dediği,

Tape No:4627, 07.12.2007 günü 09.47’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Oda numarası kaçtı sana söylemiştim, sekiyüz otuz sekiz miydi dediği, NURAY’ ın: Ne bileyim ben, unuttum gitti Barbo dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ya sen nasıl bir tehlikelisin ya dediği, NURAY’ ın: Ne bileyim ben canım sen dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Erdem alıyor şimdi de, ona göre oraya bıraktıracaz dediği, NURAY’ ın: Bülent GÖK…… odası dersiniz canım, Bülent GÖK…. Dediğinizde onlar çıkarırlar dediği,

Tape No:4629, 07.12.2007 günü 20.12’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle;(B.Hayrettin ALTINTAŞ’ ın telefonuyla Bülent G. görüşme yapmaktadır); H.A.UĞUR’ un: He şimdi aldım sesinizi, bu aldığınız bilgi netmi dediği, Bülent G.’ nın: “Net, hatta bununla ilgili Londra dan geldi bu bilgi” … “Siz istiyorsanız o bilgiyi gönderebilirim meil ile şiyinize, yani Türkiye nin politikasına göre nerededir, biz neredeyiz onu …….. istedim” dediği, H.A.UĞUR’ un: Anladım böyle bir şeyin olma ihtimali bizim açımızdan yok, ama siz bana onu hemen meil ile gönderirseniz, benim meil adresime dediği, Bülent G.’ nın: “Benim açımdanda yok, çünkü öyle olsaydı ben o zaman girer kendim alırdım yani” dediği, H.A.UĞUR ’un “Doğru doğru söylüyorsunuz, doğru söylüyorsunuz, bana hemen gönderebilirmisiniz bunu” dediği, Bülent G.’ nın: “Tabi bir ülkenin bir politikası varsa vardır, yada yoksa yoktur yani” dediği,

Tape No:4630, 17.12.2007 günü 13.16’da Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: “… şimdi bana ordaki bütün telefon numaralarını bi listele” … “Kimin kime ait olduğunu da yaz yalnız mesela özellikle o şeyinkini yaz Merve’ninkini” … “Tamam Merve Nuray bilmem ne falan diye” … “Şirketin ana şeyini yaz eee sabit telefonunu” … “Bülente ait olanları filanda yaz bana bi gönder onu” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: “Faksmı” dediği, H.A.UĞUR’un: Faksta olabilir, bi saniye bi dakka, Eyup.. ..(anlaşılmadı)…., ben sana faks numarasını bildireyim iki dakka sonra sen hazırla dediği,

Tape No:4631, 25.12.2007 günü 00.15’de Ender C. ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bak bundan gelmiyor bundan gürül, gürül ses geliyor  şimdi takılıyor işte Ender biz yani biz biraz sakatız işte biliyorsun Ender C.’un: Abi problem yok ya dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bizi dinleyen dinlesin biz kim ne olduğumuzu biliyor yani sorun değil Ender C.’un: O kadar abi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Hıı Abi.Sikeyim hepsinin anasını ondan sonra bana diyorlar ki küfür ediyorsun diyorlar desinler abi ben başka yerlerin adamıyım fark etmez ben senin için Ali’ye söyledim” … “Güzel bir şirket kuruldu 300-350 milyarlık bir firma kuruldu büyük oynuyorlar yani” Ender C.’un: Bayağı harcamışlar dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Bi de bir yerde 300 daha var 600  milyar Zırh Güvenlik ATV Sabahın karşısına bir yer yaptık güzel bir yer böyle dört dörtlük oldu ama daha şimdi bi yok bi  işler alınsın” … “Bunlar şimdi biri benim teyzemin oğlu” Ender C.’un: Biliyorum Albay olan dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: He biri de benim abim işte şeyci konuşamıyoruz telefonda o abim yani beni oraya sokan adam Ender C.’un: Hı, hı dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Yani Türkiye’nin adamı yani o kadar diyeyim Ender C.’un: Anladım ya İstanbul’da da benim şimdi şeyde var ekip olan insanlarda var şimdi şey kuruyorsun da kafa adamları buluyorsun da bi eleman bulma şeyi var ya dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Tepeden şuan 50 kişi sözüm var yani 50 kişi çocuklara söylemişim tepe adamlara bunlar 600 alıyorlar 700 artı KDV artı yol artı sigorta falan filan olursa herkes gelecek hepsini getireceğim birde artı 750 dedim ben onlara veririz falan dediler iş alalım da ondan sonra dedim ki bak böyle, böyle çaycı getireceğim oraya falan filan işte bizim dayının orada çalışan çocuklar var Beykoz’da sağlam çocuklar yani inşallah olur da bu ara hiç gitmedim” … “300 milyar biz koyduk 150-150 de onlar koydu 600 lük Zırh Güvenlik diye bir şey yaptık dört dörtlük bir şey oluyor yazıhaneler falan Ankara’ya yapıyoruz her yere yapıcaz  ve ayrıca ya şimdi neyse konuşamıyoruz da” … “Daha başka şekillerde var yani NATO’dan falan filan böyle Genel Kurmay’dan” … “Ender arkadaşların senin dandik di biz gerçekçiyiz boş ver” Ender C.’un: Allah razı olsun abi yani hakikaten abi sonuçta sen her şeyi gördün yani ben orada elimden gelen her şeyi yaptım dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Faruk’ta parası olmadığı için oda dandik ti” … “Astılar kestiler yok kulübe alıyoruz onu alıyoruz ben hep güldüm içimden o zaman yazık abi insanlar boşuna kira ödedi ben senin için acımıyorum orda ki adama da acıyorum günah” … “Bize düşmez hani kalkar bir şey söyler arkadaşını mı kötülüyorsun derse ben onun anasını sikerim işte ben o akşam kalkar İzmit’e gitmem lazım ve yapamadığın için baktım herkes dalgasına diyorsun Ender ben sana da zamanın da söyledim ev de bir şey olmaz bir cacık olmaz abi olmayacak olmayacak olacak, olacak, olacak Sedat abi, Sedat abin şimdi herkesi dolandırmaya bakıyor 10 lira 20 lira geçen akşam garson diyor ki Sedat abi için konuşma lan Sedat abini de sikerim senide sikerim dedim amına kodurtturma dedim şimdi” … “Sedat’mı lan bana hükmediyor bu Türkiye’de dedim  sonra  hiç konuşamadı ondan sonra kalktı gitti on dakika sonra ya abi” … “Ankara İstanbul ZIRH GÜVENLİK bitti biz şimdi Bahçeşehir Üniversitesi var kıl var tüy var belediyeden 200 kişi var herkesi ayarlamışız yani ha oldu o zaman sana diyeceğiz ki sen de gir İzmit’te her yere çarpış abi” Ender C.’un: “Çarpışırım abi problem yok” … “Hyundai yapıyor ya Remzi efendi şu an bizim burada ki Hyundai yi alacaklar onun elinden” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın:  Ender şimdi Milli Savunma Bakanlarının işleri de bizde yani Ender C.’un: şimdi bu VIP araçları var sanatçıları falan koruyor dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Vedat” … “Zırh güvenlik elbiseler botlar her şey yapıldı abicim silahlar cart curt bilmem ayrı yeten emniyetten korumalar var bilmem ne birsürü işler var yani şimdi telefonda konuşamıyoruz da yüz yüze konuşuruz” … “Görüşeceğiz de sen bizi bıraktın boş ver sen Nejat abini adamısın ya yada cadde bostadakinin ada mısın ya?” Ender C.’un: Cadde bostanda kim var abi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ne bileyim dans hocası falan filan Ender C.’un: Ha Erkan Erkan dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Biz kabadayıyız ya dandik kabadayıyız sen bilmiyorum gerçek kabadayı olduğun için dediği,

Tape No:4632, 04.01.2008 günü 21.45’de ZEYNEP isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: O Ankara’ dan gelen bir adam geliyordu ya hani dediği, ZEYNEP’ in: Onu yukarıya çıkarır mısın Barbaros? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bizim orayı mı? dediği, ZEYNEP’in: Hı hı bizim oda ya çıkar, orada şey var ya fişini çeksene onun dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: “İsmi ne bunun birde Erol bey mi gelecek ayrıyeten” … “Bunun ismi neydi Zeki miydi neydi bunu ismi” dediği, ZEYNEP’ in: Mete (kısık sesle söylüyor) aloo dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Tamam tamam dediği,

Tape No:4633, 04.01.2008 günü 21.50’de NURAY isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Bu Erol Kolçak mı gelecek buraya otele” … “Kim Erol gelecek, Erol dedin sen bana” dediği, NURAY’ ın: Evet onu ben söyleyemem telefonda Barbo dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Mete bey geldi de onu çıkartım ben dediği, NURAY’ın: Ya sus söyleme işteee dediği,

 Tape No:4634, 07.01.2008 günü 18.02’de Hasan Atilla UĞUR/YAVUZ isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: Ne zaman yolcu ediyosun vatandaşı dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Abi Erdemle gitti o,” … “Antalyadaki misafirlerde vardı kulüpte, hepsi beraber gitti yedi uçağına biniyolar” … “Bizim şoför alcak,” … “Bayram alcak” dediği, H.A.UĞUR’ un: “İner inmez alacak o zaman sen bayrama benim numaramı ver bi numara vereyim ben sana…..” … “…beşyüzbeş…” … “Yediyüz yirmi iki” … “Onyedi onsekiz.. (0505 722 1718)” … “Tamammı? Yada Bayramın numarası varmı sende” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Var abi” … “Bizimkinin onyedisi abi” … “İkibinonyedi” … “Sıfır beşyüzkırküç” “Dokuzyüzyedi” … “İkibinyedi (0543 907 2007)” dediği, H.A.UĞUR’ un: “İkibinyedi olmaz, dokuzyüzyedi çift sıfır onyedimi? (0543 907 0017) “Ben sana bide numara vereyim benim başçavuş var onun numarasını veriyorum onu arasın, tamammı.” … “Bi dakka ıı ımm yavuz, Yavuz başçavuş Yavuz bey de sen ona Yavuz tamammı..” … “Eeeee telefon numarasıda benim burada şirket içi olduğu için şey.. iki bin bilmem ne filan diye yazıyo. Yavuz senin numaram kaç oğlum yaaa.” dediği, YAVUZ’ un “Beşyüzbeş ikiyüz onüç yetmişbir yirmi üç (0505 213 7123)” dediği, H.A.UĞUR’un: “Beşyüzbeş…” … “İkiyüz onüç,” … “Yetmişbir yirmi üç(0505 213 7123)” … “Burdan Yavuz beyi arasın Bayram” … “Ee desinki; aldım misafiri geliyorum desin, o kadar sölesin tamammı gardeşim” dediği,

Tape No:4635, 07.01.2008 günü 18.09’da BAYRAM isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: “İyi günler Bayram bey nasılsınız” … “Sen hava alanına gidin, ben sana bir numara vereceğim” … “Bülent beyi alıyorsun çıkarken telefon açıyorsun, biz ben misafiri aldım diyorsun sadece telefonda” … “Biz geliyoruz diyorsun” dediği, BAYRAM’ ın: Misafiri aldım diyorum biz geliyoruz diyorum dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Geliyorum diyorsun, Yavuz bey diyorsun misafiri aldım biz geliyoruz diyorsun o kadar dediği, BAYRAM’ ın: O kadar diyorum, peki nereye götüreceğim abi bellimi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bir dakika Nuray nereye gideceklerdi, dediği, BAYRAM’ın: Söyle ağabeyciğim telefonu istiyorum senden dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: “0505” … “213” … “71” … “23” dediği, BAYRAM’ ın: Ben sayın misafirimizi aldım geliyorum diyeceğim bu kadar değilmi abi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Evet, misafiri aldık yola çıktık alandan diyeceksin” … “Bülent bey söyler sana” … “Sonrada bu numarayı iptal ediyorsun abi” dediği, BAYRAM’ın: Teşekkürler sağol, yedi uçağıyla geliyor zaten abi dediği, 

Tape No:4636, 09.01.2008 günü 12.49’da Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam dediği, H.A.UĞUR’ un: Bir tanesindede iki yatak olacak” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam dediği, H.A.UĞUR’ un: Yani bir tanesinde iki yatak, iki kişi kalacak, birinde sadece benim için olacak dediği,  B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam oldu dediği, H.A.UĞUR’ un: Ama mutlaka dokuzuncu kat olsun olur mu” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam oldu dediği,

Tape No:4638, 10.01.2008 günü 20.32’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle;(B.Hayrettin ALTINTAŞ’ ın telefonuyla BÜLENT isimli şahıs görüşme yapmaktadır); BÜLENT’ in: Ondan önce bişey rica edeceğim sizden dediği, H.A.UĞUR’ un: Buyrun buyrun dediği, BÜLENT’ in: Önemli olduğunu düşündüğüm için arıyorum dediği, H.A.UĞUR’ un: O zaman bu telefonu kapatayım başka bir numaradan arayacağım size dediği,

Tape No:4639, 10.01.2008 günü 20.35’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle;(B.Hayrettin ALTINTAŞ’ ın telefonuyla Bülent G. görüşme yapmaktadır); Bülent G.’ nın: Fakat sizinle, yani uyumadıysanız saat 22.30 gibi dediği, H.A.UĞUR’ un: Hı dediği, Bülent G.’ nın: Beraber yukarıda bir kahve içsek, bizim malum yerde dediği, H.A.UĞUR’ un: Olur, sizinle ikimiz mi? Dediği, Bülent G.’ nın: O arkadaşlardan birini getireceğim bi dinleyin çünkü dediği, H.A.UĞUR’ un: Arkadaşlar derken dediği, 

Tape No:4640, 15.01.2008 günü 18.23’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle;(B.Hayrettin ALTINTAŞ’ ın telefonuyla Bülent G.’ da görüşme yapmaktadır); H.A.UĞUR’ un: Çok teşekkür ederim, biz iyiyiz, biz yarın spagetti makarna yiyeceğiz dediği, BÜLENT G.’ ın: Evet ben size başka bende de bir takım bilgiler oluştu dediği, H.A.UĞUR’ un: Hı hı dediği, BÜLENT G.’ ın: Onu bir şeklide, aktarmak istiyorum, o konuyla ilgili, yarın yaparız artık, bir ara bir yerden, telefonla dediği, H.A.UĞUR’ un: yarın sabit telefonla yaparız dediği, Bülent G.’ nın: Tamam dediği, H.A.UĞUR’ un: Başka bir şey var mı dediği, Bülent G.’ nın: Ben sizi ararım, …. (bir kelime anlaşılmıyor) yok dediği,

Tape No:4641, 20.01.2008 günü 00.42’de BAYRAM isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; BAYRAM’ ın: Geçen günde ne oldu biliyor musun, sana onu söyledim mi, Kürşat beyle patron hani yemeğe gitmişlerdi ya, ordan da senle konuşmuştuk dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evet dediği, BAYRAM’ ın: Şimdi Kürşat bey içerden çıktı, ben tam arabanın yanındayım korumalarda yanda, hemen geldi Bülent beyin yanına bana, elini uzattı Bayram’cığım iyi akşamlar dedi canım dedi nasılsın dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Kürşat abi mi dediği, BAYRAM’ ın: He heh Bayram’cığım iyi akşamlar canım dedi nasılsın iyi misin dedi, teşekkür ederim efendim siz nasılsınız dedim, sağol canım dedi iyi akşamlar dedi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: O sorar bana şimdi ortada kim o kim bu kim falan filan ben hep söylüyorum işte dediği, BAYRAM’ ın: Tabi onun için yoksa beni tanım olsa, yoksa ben dedim beni tanımaz Kürşat bey dedim, valla adam geldi ismimle hitap etti, Bayram’cığım dedi merhaba canım dedi nasılsın iyi misin, Bülent beyde yanımda ha dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ya Bülent bey sikinde değil ya bunun, patron o işte dediği, BAYRAM’ ın: Tabi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bizim patronumuz o dediği, BAYRAM’ ın: Ama o çok tatlı adam böyle güler yüzlü dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Benim patronum o, Bayram abi dediği, BAYRAM’ ın: Vallahi arabaya bindi giderken de bana, özellikle bana doğru el selamı verdi böyle dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: O benim amcam işte yani formaliteden amcam, o benim abim işte, onunla 6 sene çalışık dediği, BAYRAM’ ın: Biz sevdik mi iyi severiz biliyorsun koç gibi abi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Şeyi aramışım Kürşat abinin korumayı aramışım dediği, BAYRAM’ ın: He abi, İlhan’ı mı dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: İlhan ı heh, onla biraz muhabbet etmişim dediği, BAYRAM’ ın: İlhan’da efendi bi arkadaş onla da epey bi sohbet ettik dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: O da …JİTEMCİ özel, işte Başçavuş özel hareket dediği, BAYRAM’ ın: Evet evet emekli olmuş Özel Harekâtten dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: İyi de oldu o da bizden dediği,

Tape No:4643, 26.01.2008 günü 16.16’da X BAYAN ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ben RAVİ’Yİ alacağım, Erdem de olmasa, bunu alacağız, Bülent Bey de bunu alacağız, Erdem boş gelecek dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Tamam, süper. Bir de ben sana pazartesini söyleyeceğim. Pazartesi sabah, bizim ATİNA’ da bir BEYEFENDİ var ya dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Ve ÖZEL UÇAKLA geliyor dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam kendi uçağıyla dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Evet dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: 11:00’de mi dediği, X BAYAN ŞAHSIN: 11:00’de kalkıyor ama,şey 11:00’de iniyor ama …. … (isim ve soy isim tam anlaşılamadı) Bey ile gidilecek, o yüzden bizim VİYANOLARDAN biriyle sen 09:30 ‘ta ofiste olursan dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Öylemi dedi Bülent Bey dediği, X BAYAN ŞAHSIN: “Bülent Bey öyle dedi, çünkü şeyin yanında, bu adamın yanında birisinin daha gelme olasılığı var, normalde bunlar oradan ÜÇ KİŞİ geliyorlar ya” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Birde ….(ALBEDA gibi bir isim) gelirse, üç dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hı dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Aslında sığarlar demi MERCEDES’E dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Sığırlar tabi, Koruma olmayacak, Koruma Bülent Bey’le olacak dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Koruma olmayacak doğru, Bülent Bey öyle dedi ama, neyse viyanoyu gönderelim, problem olmaz dediği,

Tape No:4644, 11.02.2008 günü 15.26’da Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; (B.Hayrettin ALTINTAŞ’ın telefonuyla Bülent G.’da görüşme yapmaktadır); B.G.’nın: Şimdi, şöyle yapacağız, size, BİRİSİ VARMIŞ, O SEYAHATTEYMİŞ” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Hı hı dediği, Bülent G.’nın: O geldiği zaman, onunla bir temasa geçeceğiz dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Tamam dediği, Bülent G.’nın: Size veya sizinkiler gidip oraya bir TANITIM verecekler dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Tamam, güzel. O konuda ben sizden bir haber bakliyeyim, doğru mudur? dediği, Bülent G.’nın: Benden alacaksınız evet veya bizim kızlardan alacaksınız, ben yurtdışına çıkıyorum çünkü dediği,

Tape No:4645, 23.02.2008 günü 16.14’de Yaşar Y. ile yaptığı görüşmede özetle; YAŞAR Y.’ÜN: Ayhanı görüyomusun? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Ayhanı görüyorum dediği, YAŞAR Y.’ÜN: Selam söle ben devam ediyom kaldığım yerde herhangi bi sakatlık yok şimdilik, Allahtan dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam abi dediği, YAŞAR Y.’ÜN: Sen tabi bizi büyük patronla görüştürüsen onu bekliyoz halihazırda dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hehehe tamam abi dediği, YAŞAR Y.’ÜN: Dişlerim sağlam Allaha şükür dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam dediği, YAŞAR Y.’ÜN: Ha ha ha dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Kırmada aman dediği, YAŞAR Y.’ÜN: Yok yok dişerim sağlam bilgin olsun dediği,

 Tape No:4646, 28.02.2008 günü 11.09’da X BAYAN ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHSIN: Günaydın, bu sizin, bir adam gelecekte …( RUS gibi bir kelime kullandı) siz aşağıda mı bekliyorsunuz, yukarıda mı bekliyorsunuz? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Aşağıdayız dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Resepsiyonda bir adam varmış dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Şimdi dediği, X BAYAN ŞAHSIN: …… (KİRİL BABAYEV gibi bir isim) resepsiyona gelmiş. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Yukarı çıkarılacak, bir yardım edebilir misiniz? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Şimdi geldi bir MERCEDES ile dediği, X BAYAN ŞAHSIN: RUS olacak, tipini de tanımıyorum ama dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bize mi gelmişler, tama bir bakayım ben dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Tamam sağ olun, bay bay. Dediği,

Tape No:4647, 05.03.2008 günü 17.25’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; (B.Hayrettin ALTINTAŞ’ın telefonuyla Bülent G. görüşme yapmaktadır); H.A.UĞUR’un: Meraba, ee acil olduğu için aradım, işlem tamam hayırlı uğurlu olsun dediği, Bülent G.’ nın: Öylemi? dediği, H.A.UĞUR: Evet, işlem tamam dediği, B.GÖKTUNA’ nın: Esastan mı? dediği, H.A.UĞUR’ un: Her şey dediğiniz gibi dediği,


Tape No:4648, 06.03.2008 günü 14.02’de BAYRAM isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; BAYRAM’ ın: Ya demin jandarmalar yanımdaydı da onun için konuşmadım kapattım. Işıl la Tolga ikiniz jandarma diyorum ben ikisine. Ondan sonra, sen benim canım sın şeye geldik ağabeylerin yanına işte ağabeylerin yanına geldik şimdide onu indirdim dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bizim oraya mı dediği, BAYRAM’ ın: Hı hı. Ben ağabeyleri iyi tanıyorum çok eskiden tanıyorum aslında abi. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bunu tanımazsın ama dediği, BAYRAM’ ın: “Tanıyorum. Şeyi Kürşat beyi diyorsun değil mi” … ?“Ben Kürşat beyi çok iyi tanırım abi eskiden ama şey yapmıyorum geç oldu bozuntuya vermiyorum.  Meğer Kürşat abi meğer benim eskiden bir abim vardı Atilla abim o. Tamam mı abi, abi bu sende kalsın abi ben kimseye söylemiyorum bilgin olsun olurmu abi” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam söylemez abin dediği, BAYRAM’ ın: Yok söylemiyorum sende kalsın dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Kod adı o dediği, BAYRAM’ ın: He biliyorum biliyorum her şeyi biliyorum her şeyi ben biliyorum çünkü eski abim o benim geçmiş yıllardan dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ha onun için bana diyordu ki Bayram bizim çocuklara benziyor dediği,

Tape No:4649, 06.03.2008 günü 16.32’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; (B.Hayrettin ALTINTAŞ’ ın telefonuyla Bülent G.’ da görüşme yapmaktadır); H.A.UĞUR’ un: Geçmiş olsun mu diyeyim dediği, Bülent G.’ nın: İyiyim bir şeyim yok dediği, H.A.UĞUR’ un: İyi aman olmasın. Ben şeyi izledim. Şey geldi bana CD. Filmleri izledim dediği, Bülent G. ’nın: Hı dediği, H.A.UĞUR’ un: Filmlerden benim haberim vardı zaten biliyorum ben onu dediği, Bülent G.’ nın: Ha biliyorsunuz dediği, H.A.UĞUR’ un: Tabi biliyorum o vatandaşı biz iyi tanırız, biliriz dediği, Bülent G.’ nın: Anladım tahmin ettim dediği, H.A.UĞUR’ un: Kulak çekeceğiz. Haberi yok tabi bilmiyor garip dediği, Bülent G.’ nın: Evet dediği, H.A.UĞUR’ un: Ama o kötü olmuş, yani kötü şey yapmış. Tabi millet bilmiyor, tanıyanlar sadece yakıştırabiliyor. Ama çok önemli değil onu kale almayın dediği, Bülent G.’ nın: Yok almıyorum zaten ya dediği, H.A.UĞUR’ un: Diğer konuda, bu akşam elinize geçecek heralde şey ameliyatla ilgili rapor dediği, Bülent G.’nın: Evet dediği, H.A.UĞUR’ un: O ameliyatı yapan doktor arkadaşa bıçak parası öderiz dediği, Bülent G.’ nın: Tamam dediği, H.A.UĞUR’ un: Şey yaparız özel hastane için onu tamamlamamız lazım dediği, Bülent G.’ nın: Tamam dediği, H.A.UĞUR’ un: Birde hemşire var orda ona yardımcı olun. Onları yarın konuşuruz sizinle dediği, Bülent G.’ nın: Tamam oldu dediği, H.A.UĞUR’ un: Siz orda mısınız epey bir zaman yoksa yakın bir zamanda dediği,

Tape No:4650, 13.03.2008 günü 16.50’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; (B.Hayrettin ALTINTAŞ’ ın telefonuyla Bülent G.’ da görüşme yapmaktadır); H.A.UĞUR’ un: … Dün getirmiş olduğunuz arkadaş 10 defa aramamıza rağmen bize dönmedi onda bir tuhaflık var bilginiz olsun bir yoklarsanız orayı dediği, Bülent G.’nın: Ben konuştum onunla bugün dediği, H.A.UĞUR’ un: Öyle mi dediği, Bülent G.’ nın: Bir dosya istenmiş galiba ondan dediği, H.A.UĞUR’ un: Evet evet acil dediği, Bülent G.’ nın: “O dosyada İstanbul daydı Bülent beyde. Ben dedi akşam üstü arabayla İstanbul a döndüm dedi. Yani onu zaten orda yapamazdım dedi” … “Ama sabah hazırlattım dedi. Fotokopilerini verdim gönderttim ben şimdi onu dedi” dediği, H.A.UĞUR’ un: Ama sadece merak ettiğim ve sizin bilmenizi istediğim şu var yani etik değildi bizim arkadaşımız 10 defa aradığı halde dönmemesi. Birazcık soru işareti bıraktı. Olsun ben sizle bunu paylaşayım da. dediği, Bülent G.’ nın: Tabi tabi. Avukatlar biraz hepsi öyle dediği, H.A.UĞUR’ un: Biraz değil çoğu öyle. Bu arada biz tabi başladık dediği, Bülent G.’ nın: Başlayın başlayın dediği, H.A.UĞUR’un: Şöyle başladık derken bir numarayla yarın oturacağız, bakalım ne diyecek. Ne gibi bir savunma yapacak bize. Haberiniz olsun ondan yani dediği, Bülent G.’ nın: “Tabi tabi yani, öbür raportörde bir numarayla beraber hareket etti.” … “Öbür konularda heralde arkadaşlarım gelip sizi bilgilendir di tuhaf gelişmeler var” dediği, H.A.UĞUR’ un: Doğrudur doğrudur. Tabi gelişmeleri biz yakinende içenden de takip ediyoruz. Hepsini paslaşıcaz ve görüşeceğiz dediği,

Tape No:4651, 22.03.2008 günü 12.29’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: KLASİS golf kulübündeyim. Bülent beyin şeyleri vardı onları getirdim dediği, H.A.UĞUR’un: Anladım anladım. Nerde bizim adam dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Şimdi gitti Antalya ya biraz önce 11:30 da uçtu dediği, H.A.UĞUR’ un: Hım anladım. Tamam koçum telefonun açık olsun oldu mu dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam oldu abi dediği, H.A.UĞUR’ un: Şey nerde Zeynep hanım dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Oda benim yanımda dediği, H.A.UĞUR’ un: Ben birisini göndermiştim ona anahtarını Zeynep hanım vermeyecekmiydi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Kim geliyor abi Sevim (tam anlaşılmıyor) teyze dediği, H.A.UĞUR’ un: Yo yo tanıdığınız biri geliyor. İyi birisi geliyor. 9. kattan bir anahtar ver dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam dediği, H.A.UĞUR’ un: O anahtarı Zeynep ona versin. Ne zaman 2 saat sonra orda olur en geç. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Olmazsa şey yaparız, aşağıda Kaan a söylerim O çocuk varya bizim çocuk uzun boylu. dediği, H.A.UĞUR’ un: “Tamam tamam Kaan a söyle o zaman. Kaan halleder…”Kürşat de yeter. Kürşat diyin arkadaşada yeter” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam… Kaan dan alsın anahtarı dediği, H.A.UĞUR’ un: Tamam 9. kattan yer ayırttırıldı o anahtarı alsın Kaan dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam abi dediği,

Tape No:4652, 22.03.2008 günü 13.12’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Efendim abi dediği, H.A.UĞUR’ un: Hocam bu Sinem hanım ın yemek yaptığı bizim bazen yemek yediğimiz bir yer var 10. kat dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evet dediği, H.A.UĞUR’un: Onun anahtarı nerde dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Oraya kimse giremez ki Zeynep hanımda onun anahtarı dediği, H.A.UĞUR’ un: Tamam işte onu soruyorum. Yani yarın akşam maç filan seyredeceğim orda da onun için. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ha öyle olur abi. Zeynep hanım yemek yapar size dediği, H.A.UĞUR’ un: Tamam koçum yarın akşam seyredeceğim. Bugünle ilgili bir şey yok. Sen Kaan a verdin mi şeyi. Söyledinmi talimatı verdin mi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evet talımat verdim abi tamam ondan alacak dediği,

Tape No:4653, 22.03.2008 günü 21.23’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: Sağol canım teşekkürler. Ne var ne yok dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: İyi Allah a şükür valla eve geldik işte dediği, H.A.UĞUR’ un: Ben sana tabi buralarda konuşmak istemediğim için ama sen anlamadın. En sonunda mecburiyetten söyledik yani. Anladın dediği mi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam abi dediği, H.A.UĞUR’ un: Baktım sen değişik anlayınca mecburen söylemek zorunda kaldım neyse. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ama haber vermediniz ya, Nuray da bir şey söylemeyince ben merak, o zaman dediği, H.A.UĞUR’ un: Tabi ki söylemeyecek canım yani. Oda bilmiyor çünkü dediği,

Tape No:4654, 23.03.2008 günü 20.23’de BÜLENT isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Efendim Bülent bey dediği, BÜLENT’ in: Misafirimiz var orda ilgilen dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Söyledim akşam aradım da istemedi, bir işleri vardı oraya gidecek ti dediği,

Tape No:4655, 18.04.2008 günü 13.19’da ERDEM isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; ERDEM’ in: Bitirdim dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Varmı bir iş falan dediği, ERDEM’ in: Karşıya gideceğim dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hadi be dediği, ERDEM’ in: Valla hemde seninle beraber gitsek oraya varya çok iyi olur ha dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Nereye dediği, ERDEM’ in: Şeye bu neydi Albay ın evine dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Kimin dediği, ERDEM’ in: Albay var ya karşıda şeyde ne orası Ataşehir de dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ne dediği, ERDEM’ in: Ataşehir e ataşehire dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Kim o Albay dediği, ERDEM’ in: Yalçın mı ne varya abi alçak boylu var ya geçen geldi. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Paşa yani Albay dediği, ERDEM’ in: He işte dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Eee ney var gidecek dediği, ERDEM’ in: Evrak varmış evrak gidecek dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ne zaman dediği, ERDEM’ in: İşte saat 16:00 te gideceğiz dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: İyi o zaman gideriz. Gel dörde kadar bitiririz ama biz ya işi dediği, ERDEM’ in: İyi hadi geliyorum dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hadi gel buradan da gideriz. Al evrağı falan dediği, ERDEM’ in: Tamam dediği,

Tape No:4656, 18.04.2008 günü 15.06’da NURAY isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Müdürüm dediği, NURAY’ ın: Hıh dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evrak teslim edildi hanımına dediği, NURAY’ ın: Süpersin söyleyeyim Şeyde hanıma. Tamam dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam mı dediği, NURAY’ ın: Çok sağ olasın süper ne diyo dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hadi bay bay Ben ettim, ben teslim ettim dediği,

Tape No:4657, 24.04.2008 günü 12.08’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: Söyle koçum dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Abi anahtarları, Zeynep hanım yazıhaneye gitmiş dediği, H.A.UĞUR’ un: Evet dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Yetişecekte Kayhan var kapıda Kayhan’da anahtarlarız dediği, H.A.UĞUR’ un: …Söyle dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Tamam abi, bekliyor zaten sizi kapıda dediği, H.A.UĞUR’ un: Tamam tamam canım sağol dediği,

Tape No:4659, 26.04.2008 günü 20.35’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHSIN: Şey diyor, ben Zeytinburnu’na gidecem diyor o saatte oraya gelemem diyor zaten saat geldi, naz yapıyor anlayacağın, istersen başka bakıyım dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Haydaaa, olmuyor gelmiyor yani dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Yoo gelmiyor bütün gece kalamam diyor bilmem ne diyor para söylemiyo, kafası bozuk bişeye bozuk da anlamadım neye bozuk olduğunu dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Var mı başka güzel abi böyle dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Ondan daha güzeli var, yani ondan daha güzeli var, arıyım ben onu dediği, 

Tape No:4660, 26.04.2008 günü 20.39’da İSKENDER isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Efendim baba dediği, İSKENDER’ in: “Abi şimdi sana bi telefon numarası atacağım ben” … “Bu Mama’nın telefonu, ben durumu izah ettim sen konuş parasını marasını sen konuş tamam, ben söyledim,….misafir dedim bütün sabaha kadar kalacak dedim gecenin bi vakti çamur yapmayacak dedim, bunlar dedim büyük adamlar dedim tamam dedi, bunlara para mara konuşmak istemiyorum sen konuş” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Sen tanıyorsun bunu de mi dediği, İSKENDER’ in: Tanıyor tanıyor onun için sana telefonunu veriyorum yoksa normalde bakmazlar, mesaj atacam şimdi sana dediği,

Tape No:4661, 26.04.2008 günü 20.41’de İskender N.’in gönderdiği mesajda; “05355592100 gizem” yazdığı,

Tape No:4662, 26.04.2008 günü 20.42’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: Sabah haberin olsun biliyon de mi onun sabah olduğunu dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam dediği, H.A.UĞUR’ un: Problem yok? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Şimdi onlarla konuşuyorum abi dediği, H.A.UĞUR’ un: “He bizde beraberiz şuanda misafirlerimle” … “908 deyiz tamam” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam abi dediği, H.A.UĞUR’ un: O geldiği zaman ben vatandaşı kendisine şey yaparım veririm doğru mudur dediği,

Tape No:4663, 26.04.2008 günü 20.43’de GİZEM isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: İyi akşamlar, ben İskender tarafından arıyorumda biraz önce görüşmüştü sizle dediği, GİZEM’ in: He evet evet evet iyi akşamlar dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Şimdi bir arkadaş lazım da, bir misafirlerimiz var bizim” … “Sabaha kadar kalacak” … “Ne kadar olacak ücreti” dediği, GİZEM’ in: “Vallahi beş yüz dolar” … “Canım kız çok güzel yani nasıl çok sabaha kadar yani kalacak” … “Ee siz ne kadar veriyorsunuz yani” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Vallahi üç yüz, üç yüz elli dolar dedik, yani öyle dedik o taraf biz yani dediği, GİZEM’ in: Vallahi bak size bir şey söyleyimmi, bu kız eksport bir kız yani anladınızmı, yani öyle sabaha kadar beş yüz dolar, saat düşünsenize dokuz on gibi gelecek, saat dokuz gibi gidecek yani dediği,

Tape No:4664, 26.04.2008 günü 20.46’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ın: Abi bu akşam Paskalya bayramı varmış ya dediği, H.A.UĞUR’ un: Eeee dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Biraz şey yapıyorlar nazlanıyorlar fiyatta yani dediği, H.A.UĞUR’ un: Nedir? Dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Normalde diyorlar 300-350 de diyorlar ikram yaparız da bugün 450 diyorlar, paskalya bayramı var dediği, H.A.UĞUR’ un: Olur olur dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: En güzel gönderecem diyor en güzelini dediği, H.A.UĞUR’ un: Olur olur olur dediği, B.H.ALTINTAŞ: Tamam abi dediği,

Tape No:4665, 26.04.2008 günü 20.47’de GİZEM isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Gizemciğim tamam kandırdım onlarıda dediği, GİZEM’ in: Öylemi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evet döt yüz elli dolar dediği, GİZEM’ in: Dokuz yüz sekize yolluyorsun, dokuz buçukta dediği, GİZEM’ in: Bir Dakka, bir Dakka, dokuz yüz sekiz dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Sekiz, Hayt Otel dediği, GİZEM’ in: Hı hı, ismi neydi gerek varmı dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Yok ismi önemli değil, şey yani sen diyorsun ki misafire geldim, onlar zaten şey yapar orda başkasıda var yanında o çıkarken hemen tak parayıda takdim edecek ona dediği,

Tape No:4666, 26.04.2008 günü 21.21’de MURAT isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; MURAT’ ın: Söyle Barbaros abi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Murat abi 9.30 da çok güzel bi hatun gelecek onu 908 e yollarsın de mi dediği, MURAT’ ın: 908 dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Heeh dediği, MURAT’IN: Bedava olmaz biliyorsun bu işler, tamam hallederiz dediği,

Tape No:4667, 26.04.2008 günü 21.28’de GİZEM isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam gidiyoryani dediği, GİZEM’ in: Hı hı, ya hatta gerekiyorsa beğenmeme durumu varsa ik tane gidiyor yani anladınmı dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Yok yok bir tane gitsin ya, güzel diyorsun madem sen dediği, GİZEM’ in: Ya canım şimdi renkler ve zevkler tartışılmaz biliyorsun yani dediği,

Tape No:4669, 26.04.2008 günü 21.33’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHSIN: O iyi işte dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Görüşelim diyor. Ankara’da mısın burada mısın dedi. Hem orda hem burdayım diyorum. Sen öyle mi dedin? Ankara’dan mı geldim dedin?” dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Dedim bunlar çok büyük adamlar, Ankara’dan geliyorlar haberin olsun dedim. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ın: Görüşelim diyor. Dedim inşallah görüşürüz dedim. Bakalım bi patronlar yokken dedim bi kahve içmeye götürürüm seni dedim. Ya öyle önemli biyer olmasa da olur diyor, bi deniz kenarı da olsa olur diyor. dediği,

Tape No:4670, 26.04.2008 günü 21.35’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHSIN: Ben aradım ııı bekliyoruz. Dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Geliyorlar Abi yoldalar. 2 kişi gönderiyor ikisi de hangisini beğenirse diyor, ikisi de birbirinden güzel dedi. dediği,

Tape No:4672, 26.04.2008 günü 21.41’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Haa sabaha kadar. dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Ne yaptın ya? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Başka bi yerden buldum, Bülent Bey’in kanalından 600 istediler sabaha kadar. dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Nee. Ne yaptın sen ya. Abi sabaha kadar ne yapacaksın 2 saat yeter ya. 2 posta atıp gidecek ya. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Öyle kalacak adam bi rahatlasın ya. dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Şey ne diyecem o zaman bize 2 saatliğine 200 dolara gelir heralde. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Gelir tabi, daha ucuza da bile gelir. dediği, X ERKEK ŞAHSIN: 150’ye gelir sen onu ayarlarsın. dediği,

Tape No:4673, 26.04.2008 günü 21.59’da Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Abi yol çok kalabalıkmış, şimdi onunla konuşuyorum, dedi ki 5 – 10 dakika 5 dakika içinde felan ordalar diyor. dediği, H.A.UĞUR’ un: İyi iyi tamam. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bi de yağış olunca İstanbul. dediği, H.A.UĞUR’ un: Bitanesini hemen bakıp geri göndereceğiz doğrudur di mi? dediği,

Tape No:4674, 26.04.2008 günü 21.59’da X BAYAN ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHSIN: Ya korkunç bir trafik varmış, biraz önce onunla görüştüm. Diyor ki maksimum böyle bi 20 dakika içinde 15 – 20 dakika içinde orda olurlar. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: 1 saatte nerden Pendik’ten mi geliyor bunlar? dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Ya vallahi işte yok Pendik değil canım. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ataşehir’den? dediği, X BAYAN ŞAHSIN: Ya hı. dediği,

 Tape No:4676, 26.04.2008 günü 22.18’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: Kardeş arasana şunları ne oldu ya? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Aradım Abi, köprü çok kalabalıkmış. dediği, H.A.UĞUR’ un: Hı. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ya 10 dakika sonra ordayız diyor çok kalabalık diyor haftasonu. dediği, H.A.UĞUR’ un: Köprüden geçiyorlar kalabalık diyor. dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evet. Ataşehir’den geliyorlar. dediği, H.A.UĞUR’ un: Ataşehir’den mi? dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evet. Karşıdan. dediği,

Tape No:4678, 26.04.2008 günü 22.41’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: Gardaş bir şey yok dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Abi vallahi geliyorlar, kadınla konuştum şimdi şimdi arıyorum dedi beş dakikaya kadar döneceğim sana dedi dediği, H.A.UĞUR’un: Yani bir problem yok değilmi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Yok yok vallahi yok dediği, H.A.UĞUR’ un: Tamam dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Oda diyorki rezil oldum size diyor, mahçup oldum diyor, sende öbür tarafa mahçup oldun diyor dediği, H.A.UĞUR’ un: Öyle öyle işin doğrusu o dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Dedim herhalde yani öyle oldu dedim, çünkü misafirler dedim şey yani olmaz dedim dediği,

Tape No:4679, 26.04.2008 günü 22.50’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHSIN: Dur birde İskender e soralım, onunda hatunu var ya bir tane dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: O gelecekti oda kaytardı dedi işim var demiş Aksaraya gideceğim dediği,

Tape No:4682, 26.04.2008 günü 23.04’da X BAYAN ŞAHIS/KUBİLAY ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: O pahalı diye dedik ya, başka kanallara baktık olmadı işte dediği, KUBİLAY’ ın: Yok anladım, çünkü sen beni aramayınca ben hatuna dedim ki aramadı dedim dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Başka yok mu kanal dediği, KUBİLAY’ ın: Yok hiç biri açmıyor, daha doğrusu hepsinin telefonu kapalı dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Paskalyaymış ya abi onun için ya dediği, KUBİLAY’ ın: Hepsinin telefonu kapalı abi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ne yapacağız ya, bir tane rezil olduk ya, bizim misafir var onun misafirine dediği,

Tape No:4683, 26.04.2008 günü 23.05’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; B.H.ALTINTAŞ’ ın: Ama altı yüz dolar dedi bende bakarız dedim, sonra başka kanaldan daha ucuz olunca dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Hıı altı yüz dolar dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “Şimdi dedim” … “Oda demişki dört dörtlük birisi olsun, süper bir şey olsun demiş” dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Hıı dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: “O zamanda o öyle demiş, dört yüzlük olsun dedim normal olsun ya ama rezil olmayalım yani” … “Abide kızıyor amcada diyorki ben sana kaç gün önceden söyledim diyor rezil ettin beni diyor” dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Rezil ettin yani adamı dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Abi ne yapayım geliyor dedi cart dedi curt dediler olmadı dediği, X ERKEK ŞAHSIN: He son dakikada patladın işte böyle dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Senin başka kanalın yokmu dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Dur dur bir kız daha var dur arayayım bir dakika dur dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hadi onada bir bak ya ne olur ya dört yüz felan vereceğiz dediği, X ERKEK ŞAHSIN: Tamam dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Sabaha kadar dediği,

Tape No:4684, 26.04.2008 günü 23.07’de KUBİLAY ile yaptığı görüşmede özetle; KUBİLAY’ ın: Alo Barbaros abi, nereye ne zaman dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hemen şimdi hemen anında dediği, KUBİLAY’IN: Nereye nereye dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Dokuz yüz sekiz dediği, KUBİLAY’ ın: Tamam arayacağım seni kapa dediği,

Tape No:4685, 26.04.2008 günü 23.08’de KUBİLAY ile yaptığı görüşmede özetle; KUBİLAY’ ın: Sabaha kadar abi onların en son düştüğü rakam beş yüz abi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hayret bir şey ya dediği, KUBİLAY’ ın: “Oda diyor ki, ya oda diyor hani bulamazsın normal dedi, ama dedi Kubilay bundan daha düşüğede sabaha kadar kalmıyorlar artık dedi, çünkü diyor onların işine gelmiyor sabaha kadar kalmak” … “O yüzden diyor, böyle rakam söylüyorlar diyor” dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Yani hemen de he dersek geliyormu dediği, KUBİLAY’ ın: Tabi tabi tabi şu an bekliyor senden acil haber bekliyor dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam ben hemen arıyorum seni, iki dakika sonra arıyorum dediği,

Tape No:4687, 26.04.2008 günü 23.10’de KUBİLAY ile yaptığı görüşmede özetle; KUBİLAY’ ın: Efendim abi dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Evet abi hemen acil gelsin uçarak abi dediği, KUBİLAY’ ın: Tamam tamam öptüm seni kapatıyorum bay bay dediği,

Tape No:4686, 26.04.2008 günü 23.09’da Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: Efendim dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Abi haber bekliyorlar, beş yüz diyorlar, başka bir kanal dediği,

Tape No:4697, 27.04.2008 günü 00.07’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; H.A.UĞUR’ un: Tamam koçum peki dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam mı dediği, H.A.UĞUR’ un: Tamam dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Tamam abi dediği, H.A.UĞUR’ un: Hadi görüşürüz teşekkür ederim dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bülent bey Kürşat abi dediği, H.A.UĞUR’ un: Hımm dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bülent bey diyor ki ben yarın yukardayım diyo gidene kadar dediği, H.A.UĞUR’ un: Hımm dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Bi şey yapsın diyor çıksın olmazsa kave mave içer konuşuruz diyor canı sıkılmasın diyor bir yere gitmeyecekse diyor dediği, H.A.UĞUR’ un: Yarınmı dediği, B.H.ALTINTAŞ’ ın: Hee yarın dörtte kadar yukarda yani dediği, H.A.UĞUR’ un: Aaa biliyorum bakarız duruma göre hareket ederim dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 

Barbaros Hayrettin ALTINTAŞ’ ın IBM Fujitsu NW05T67279U7 80GB hard diskinin Bilişim Suçları ve Sistemleri Şube Müdürlüğünce alınan imajı içerisinde yapılan incelemede;
“IBM_Fujitsu_NW05T67279U7_80GB\export\pdf” içerisinde Milli Savunma Bakanlığı Savunma Sanayi Müsteşarlığı’nın “yeni tip denizaltı tedarik projesi” konulu  Daire Başkanı Serdar DEMİREL imzalı GİZLİ ibareli resmi yazının bulunduğu “toplantı talebi” isimli pdf dosyası  

“IBM_Fujitsu_NW05T67279U7_80GB\export\pdf” içerisinde Milli Savunma Bakanlığı Savunma Sanayi Müsteşarlığı’nın “yeni tip denizaltı tedarik projesi” konulu Daire Başkanı Serdar DEMİREL imzalı GİZLİ ibareli resmi yazının bulunduğu “img02394” isimli pdf dosyası  

“IBM_Fujitsu_NW05T67279U7_80GB\export\pdf” içerisinde Milli Savunma Bakanlığı Savunma Sanayi Müsteşarlığı’nın “yeni tip denizaltı tedarik projesi” konulu Daire Başkanı Serdar DEMİREL imzalı GİZLİ ibareli resmi yazının bulunduğu “img02090” isimli pdf dosyası görüldüğüne dair;

Barbaros Hayrettin ALTINTAŞ’ ın IBM Fujitsu NW05T67279U7 80GB hard diskinin Bilişim Suçları ve Sistemleri Şube Müdürlüğünce alınan imajı içerisinde yapılan incelemede;

“IBM_Hitachi_11S39T2601Z1ZAVV00AMHZ_60GB\export\doc” içerisinde yer alan “UYARI_etutler” isimli word dosyasında GİZLİ ve HİZMETE ÖZEL dokümanların bulunduğu Elektrik Üretim A.Ş. (EÜAŞ) Genel Müdürlüğüne ait bir cd olduğu ve içeriğinde Mersin ili, Gülnar ilçesi, Büyükeceli kasabasına bağlı Akkuyu mevkiine ait bilgi, belge, harita ve dokümanların tarayıcı ile elektronik ortama alınmış olduğu ve bilgilerin hard diskte farklı isimlerle pdf formatında kayıtlı olduğu;

“IBM_Hitachi_11S39T2601Z1ZAVV00AMHZ_60GB\export\doc”içerisinde“Monday, march 24, 2008 (4)” kapağında GİZLİ ibareli Elektrik Üretim A.Ş. (EÜAŞ) Genel Müdürlüğüne ait cd içeriğinde yer alan 17 sayfalık kitap şeklinde gizli içerikli belgelerin bulunduğu,

“IBM_Fujitsu_NW05T67279U7_80GB\export\doc” içerisinde M.S.B. Savunma Sanayi Müsteşarlığı’nın off-set sözleşmesinin bulunduğu yeni tip denizaltı ihalesi ile ilgili TİCARİ GİZLİ  ibareli  “Ek-8 Lahika-2 Off-set Sözleşmesi1” isimli word dosyası

Barbaros Hayrettin ALTINTAŞ’ın IBM_Fujitsu_NW05T62257PB_80GB  hard diskinin Bilişim Suçları ve Sistemleri Şube Müdürlüğünce alınan imajı içerisinde yapılan incelemede;

“IBM_Fujitsu_NW05T62257PB_80GB\export\pdf”  içerisinde Milli Savunma Bakanlığı Savunma Sanayi Müsteşarlığı’nın “yeni tip denizaltı tedarik projesi” konulu Daire Başkanı V. Hande KIVANÇ imzalı GİZLİ ibareli resmi yazının bulunduğu dokuz sayfalık “Tech.4” isimli pdf dosyası olduğu,

Hasan Atilla UĞUR isimli şahsın 04.07.2008 tarihli Mahkeme Sorgu Tutanağında;  …Barbaros ile akrabası olan devre arkadaşı olan Ali E. vasıtasıyla tanıştığını ve muhtaç olduğundan işe yerleştirdiğini, bu yüzden Bülent’ten ziyade Barbaros'la İstanbul'a geliş-gidişlerde muhatap olduğunu, beyan ettiği,

Şüphelinin Hasan Atilla UĞUR’ u Kürşad diye tanıdığını beyan ettiği ancak, mevcut görüşme içeriklerinde KÜRŞAD isimli kişinin Hasan Atilla UĞUR olduğunu bildiği,

e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Şüpheli Barbaros Hayrettin Altıntaş’ın Hasan Atilla UĞUR un yanında çalıştığı. Kendisi şoför olmasına rağmen Hasan Atilla UĞUR un illegal işlerini takip ettiği, Hasan Atilla UĞUR’un 2007 yılında bir ihbar üzerine aranmaya başlandığı ve bu tarihten itibaren sürekli firarda olduğu, hakkında resmi bir yakalama kararı olmamasına rağmen şüpheli Emin ŞİRİN ve Hakan Şanlı ile ilgili yapılan ihbar sonrası sürekli yer değiştirdiği yaptığı görüşmelerin çoğunu bu şüpheli üzerinden yaptığı, şüphelinin görüşmelerinde Hasan Atilla UĞUR un durumunu bilerek sürekli olarak onun hizmetinde bulunduğu, Hasan Atilla UĞUR un görüşme içeriklerine göre ZIRH güvenlik şirketini kurup yönettikleri anlaşılmakta ise de Hasan Atilla UĞUR un dosyada mevcut telefon görüşmelerinden her alanda askeri ve kamu ihalelerini takip ederek ihaleleri bir şekilde almaya gayret ettikleri anlaşılmaktadır. 


Bu konuda yetkili  kişileri dahi İstanbul’a getirtip lüks otel odalarında pahalı hayat kadınlarını tedarik etmek suretiyle resmi ihaleleri yeterlilikleri olmamasına rağmen aldıkları ve bu yönüyle ihaleleri takip ettikleri, hatta A.A isimli yüksek rütbeli askeri şahısla yaptığı görüşmelerde bir ilçenin duble yol yapımıyla alakalı olarak kendisine bu işten anlar mısın dediklerinde bizim yapamayacağımız iş yoktur diyerek bu ihaleyi de almaya çalıştığı, kendi ilgi alanı olmamasına rağmen ihaleyi almak için yüksek rütbeli askeri şahıs vasıtasıyla yetkili mahalli idare amirleriyle kendisinin görüştüğü, karşılığında telefon görüşmelerine yansıyan lüks otellerde sabaha kadar kalacak hayat kadınları ayarlandığı, buradan da şüpheli Hasan Atilla UĞUR’un ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜbağlantılarını kullanmak suretiyle örgütün amaçları doğrultusunda gelir getirici eylemler içinde bulunduğu, şüpheli Barbaros Hayrettin Altıntaş’ın da Hasan Atilla UĞUR un durumunu bilerek işlerine aracılık yaptığı, konuşma içeriklerinde Kürşad kodun adını Hasan Atilla UĞUR olarak bildiğini belirtmesine rağmen emniyet beyanında bu isimde bilmediğini söylediği, görüşme içeriklerinde Hasan Atilla UĞUR un polisten kaçtığını bildiğini ima ederek yaptığı işin bu yönüyle zor bir iş olduğunu söylediği, şüpheli Barbaros Hayrettin Altıntaş’ın eylemlerinin devamlılık arz etmesi ve örgütsel faaliyetleri kısmen de olsa bilmesi Hasan Atilla UĞUR un geçmişteki görevlerini bilip şimdi de özel görevleri olan bir kişi olduğunu bildiğini ima eden konuşmaları göz önüne alındığında,


Şüphelinin örgüt üyesi olduğu anlaşıldığından eylemleri gereğince TCK’nun 314/2, 3713 S.K. 5.maddesi, TCK. 53, 58/9 ve 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir 

10- Şüpheli Erol MÜTERCİMLER

a-Savunmaları,

    
Emniyet beyanı


Susma Hakkını kullanmıştır.

04/07/2008 tarihli Savcılık beyanı
Yeditepe ve İstanbul Ticaret Üniversitesinde Uluslararası ilişkiler ve stratejik yönetim öğretmeni olarak görevli olduğunu, zaman zaman üniversitede yapmış olduğu derslerde güncel olaylar ve bazı konumlarla alakalı uygulama ve pratik dersler yaptığını, bu derslere siyasi parti temsilcisi ve halkın de katıldığını, Ergenekon lafını 1990 ' lı yıllarda Memduh ÜNLÜTÜRK’ ten duyduğunu, Memduh ÜNLÜTÜRK’ ün kendisine Ergenekon’ un çok eski yıllardan beri Türkiye' de var olduğunu, 12 Eylül 1980 yılından sonra dağıldığını, 1971 darbesinde hem sağcıları hem de solcuları kullandıklarını anlattığını, genel olarak Kıbrıs konusunda hassas olan konularda Ergenekon’ un faaliyetlerinin olduğunu, ancak bunun tarihte kaldığını söylediğini, bir gün haber merkezine 3 yıl önce Ergenekon diye bir dosya geldiğini, o dosya içinde Ergenekon’ a ait bir çok bilgi ve belge olduğunu, televizyondaki bir arkadaşının bunun yayınlanmasını söylediğini, kendisi de bunu yayınlamayalım, arşive atalım, demokrasi tarihine geçsin dediğini, daha sonra yayınlamadıklarını, Emin GÜRSES ile akademik olarak tanıştığını,Veli Küçük ile hemşeri olduğu için tanıştığını, Habip Ümit SAYIN’ la  Amerika’ dan yeni geldiği dönemde tanıştığını, tanıştıktan sonra M5 Savunma ve Strateji Dergisinde önce yazı yazdğını, daha sonra paraya ihtiyacı olduğundan film senaryosu gibi bir şey yazdığını, kendisine getirdiğini ve üzerinde Ergenekon yazdğını, Habip Ümit SAYIN’ ın kendisine sen bundan anlarsın dediğini, daha sonra şirketin bunu kabul etmediğini, ilişkisinin boyutunun bu şekilde olduğunu, Muzaffer TEKİN ile birahanede tanıştığını, daha sonra Danıştay olayı olduğunu, kendisi ile ropörtaj yapmak istediğini ama Muzaffer TEKİN’in kabul etmediğini, o vesile ile bir daha görüşmediğini, Sevgi ERENEROL' u tanımadığını, kendisi Doğu PERİNÇEK' i bir kere programıma çıkardığını, bu vesile ile tanıdığını, Adnan AKFIRAT ile Ferit İLSEVER' i bir kere gördüğünü, Güler KÖMÜRCÜ ile gazeteci olması sebebi ile tanıştığını, 4 yıldır hiç görüşmediğini, Kemal ALEMDAROĞLU ' nu İstanbul Üniversitesi Rektörü olması sebebiyle konuşmalarının olduğunu, bu vesile ile tanıdığını, İlhan SELÇUK' u tanıdığını ancak uzun zamandır hiç görüşmediğini,ERGENEKON ve ESTERGON görüşmeleri şaka niyetiyle yapılmış görüşmeler olduğunu, Sinan AYGÜN ile yapmış olduğu görüşmelerin günlük görüşme olduğunu,  Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmadığını, hiç kimse ile örgütsel ilişki içersinde olmadığını, 

10.02.2009 tarihli Ek Savcılık beyanı

Ergenekon şüphelilerinden Veli Küçük' ü Yeni Medya İletişim A.Ş' de gördüğünü tanıştıktan sonra kendisi ile görüşmelerinin devam ettiğini, Veli Küçük' ün Karapapak Türkü olduğunu söylediğini, kendisinin Terekeme olduğum için yakınlık olduğunu, toplamda Veli Küçük ile 28 veya 30 defa görüştüm. 8 tanesi asistanın askerliği için olduğunu, annesinin hastalığında 3 kez görüştüğünü, Tuncay ÖZKAN' ı tanıdığını, ayrıca medyadan tanıdığını, Tuncay ÖZKAN' nın Show TV nin başına geçtiğinde Güler KÖMÜRCÜ vasıtasıyla danışmanlık teklif ettiğini, kendisi hakkında sözde MİT' çi olduğunu söylediğini Yavuz Yıldız GÖKALP’ ın kendisi için İngiliz istihbaratına servis yapıyor dediğini,  bu yüzden kendisini kanalına almadığını, kendisi de bu yüzden Tuncay ÖZKAN' a kızdığını, bir seferde Kanal Türk' ü satmadan 3 hatfa önce kendisini tekrar yeni kuracağı televizyon için düşündüğünü söylediğini, kendisi de herhangi bir cevap vermediğini, Ancak Tuncay ÖZKAN medyada kendisinin olacağına ilişkin bir beyan verdiğini, telefonla da ancak 7-8 kez  programla alakalı görüştüğünü, Ümit SAYIN, Emin GÜRSES, Gürbüz ÇAPAN' ı tanıdığını, Gürbüz ÇAPAN' ın annesi kürt olduğunu, babasının karapapak olduğunu, hemşerilik sebebiyle tanıdığını, Yeni Medya İletişim A.Ş.’ de çalışırken Gürbüz ÇAPAN' ın bir televizyonu olduğunu, bu televizyonla alakalı kendisinin Gürbüz ÇAPAN’ a görüşmeye gittiğini, daha sonra zaman zaman görüşmeleri olduğunu, tutuklandıktan sonra hapishanede kendisi ile bir televizyon alımı ile ilgili görüştüğünü, daha sonra kendisi bu televizyonun canlı yayın aracını Haber Türk’ e aldığını, Gürbüz ÇAPAN ile 7-8 kere yüz yüze 7-8 kere de telefonla görüştüğünü, görüşmelerinin ikisinde  kendi televizyonunda canlı yayına katıldığını, canlı yayında yerel seçimleri kaybettiği zamanda olduğunu, Muzaffer TEKİN' i bir kez gördüğünü, Sevgi ERENEROL' u hiç tanımadığını, ancak televizyona geldiğinde belki karşılaşmış olabileceğini, Vedat YENERER’ in Haber Türk’ te çalıştığını, Haber Türk’ te beraber program yaptığını, sonra ayrıldığını, ayrıldıktan sonra 2-3 kere kendisi ile kahve içtiğini, kendisi Gülin YILDIRIMKAYA olayını bilmediğini, Yalçın Küçük'ü tanıdığını, Bir kere programına konuk olduğunu, Coşkun UMUR' u tanıdığını, DALAN' ın şoförü olduğunu, Durmuş Ali ÖZOĞLU' nu gözaltında bir kez gördüğünü, daha önceden kendisi ile yayın evinde bir kez görüştüğünü, telefon ile her hangi bir irtibatının olmadığını, Erbay ÇOLAKOĞLU’ nu tanımadığını, Halil Behiç GÜRCİHAN ile hiç karşılaşmadığını, bir kere telefon ile görüştüğünü, Hatice BAHTİYAR’ ı Toplumsal Dönüşüm Yayınlarından tanıdığını iki tane kitap bastırdığını için görüştüğünü, Halis Yavuz IŞIKLAR ı tanıdığını program yapmak ile alakalı bir askeri belgesel için anlaştığını parasını vermediğini, Hüseyin Vural VURAL ‘ı Deniz Kuvvetlerinden büyüğü olduğunu, TSUP genel sekreteri olduğunu, bir konferansa kendisini çağırdığını, Hüseyin Vural VURAL’ ın emekli Deniz albayı olduğunu, çoğu zaman kendisini aradığını heyecanlı olduğunu, sürekli  kendisine mesaj attığını, kendisinin bunların çoğunu açmadığını sildiğini, Halil Kemal GÜRÜZ   ile telefon ile görüşmediğini ancak bir kere kendisi ile görüştüğünü, Hasan Ataman YILDIRIM’ dan  kendisine çok mail geldiğini, telefon ile görüştüğünü hatırlamadığını kendisinin emekli subay olup olmadığını bilmediğini, Hasan Ataman YILDIRIM’ ın ne iş yaptığını bilmediğini, İlyas ÇINAR’ ın emekli deniz albay olduğunu,  Bir iki kere telefon ile görüştüğünü, bir kerede konferansta görüştüğünü, Mehmet Şener ERUYGUR’ u görevde iken bir kere gördüğünü, Emekli olunca da Kıbrıs da bir program için kendisini çağırdığını, Bilim Vakfının programı olduğunu kendisine söyleyince gitmekten vazgeçti, bir kerede ADD başkanı olunca aradığını, kendi adına ıki kerede kendisine mail gönderdiğini, Mustafa Ali BALBAY ile bir kaç kez telefon ile görüştüğünü, kendisi ile değişik ortamlarda da karşılaştığını, Ümit OĞUZTAN’ ı Yaprak Yayın evinden tanıdığını kendisi iki kere telefon ile görüştüğünü, Ümraniye’ de bombaların yakalandığı gün kendisini aradığını, bir televizyona Marmara TV’ ye program yapmak için teklifte bulunduğunu   kendisi de Ümraniye’ deki bombaları sorduğunu, çok eski yıllardan da kendisi ile yayın evinde karşılaşmış olduğunu, 1992 yıllarında tanıdığını, Güler KÖMÜRCÜ ile fazla sık görüşmediğini, Sinan AYGÜN’ ü tanıdığını, zaman zamanda görüştüğünü, beyanları ile telefon görüşme detayları arasındaki çelişkiler kendisine sorulduğunda, bu kadar çok görüşme yapmış olmasının mümkün olmadığını, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile 39 kez görüşmesinin mümkün olmadığını,  ancak cevapsız çağrılar olabileceğini, diğer şüpheliler ile alakalı olarak tek tek görüşme sayıları sorulduğunda, bazılarının hatırlayamamış olabil eceğini, ama zaman zamanda görüşmüş olabileceğini, CD incelenmesi neticesinde içeriğinde; DOST ve ihsangüven isimli klasörler olduğu kendisinin İhsan GÜVEN’ i tanımadığını bu dosyayı kendisinin hazırlamadığını televizyon programı için gelmiş belgelerden olabileceğini, Dost Dost Tarikatını bilmediğini, onun ile alakalı gönderilmiş olabileceğini ancak kendisinin program yapmadığını, 

Bilgisayarından elde edilen "senorya"  isimli word belgesi içeriğinde bulunan Derin Devlet başlıklı yazı televizyon için hazırladığı yazı olduğunu, Ergenekon Hasan SABBAH’ tan gelen gizli bilinmeyen halüsinojyenlerle zihin kontrolü yapan bir örgüttür tabirinin Ümit SAYIN’ a ait olduğunu, Ümit SAYIN’ ın televizyon programlarında anlattığı şeyleri kendisinin not aldığını, senaryoda kullanmak için dediğini,

    Sorgu beyanı 

b-Elde Edilen Dökümanlar, 

İkamet Adresi: Göztepe Mahallesi Server İskit Sokak No:2/18 Kadıköy/İSTANBUL

Yatak odasında;

(Şahsın beyanına göre vefat eden kardeşine ait olduğu valiz içerisinde)

-(1) adet Sony marka NP-77H model siyah renkli video kamera,

-Bu kamera içerisinde (1) adet kaset,

-(6) adet 1’den 6’ya kadar numaralandırılan Erol MÜTERCİLER ve görevimiz tarafından paraflanan video kaset,

-(1) adet Kodak marka 145800-065504859 seri numaralı fotoğraf negatifi,

-(1) adet Kırıkkale marka (9) mm 7658861 seri numaralı ve üzerinde T.C SUBAYLARINA MAHSUS ibaresi bulunan tabanca, 

-(1) adet tabanca Şarjörü,

-(6) adet kısa (9) mm MKE yapımı fişek Şarjöre takılı vaziyette,

-(20) adet kısa (9) mm MKE yapımı fişek,

-(25) adet 7,65 mm MKE yapımı fişek,

-(1) adet Genelkurmay Başkanlığı Deniz Kuvvetleri Komutanlığından verilme 16.03.1985 tarih ve 111 sayılı Erol MÜTERCİMLER adına tanzim edilmiş, Kırıkkale marka tabancaya ait meşel belgesi,

-(1) adet A13E80110007984571 seri nolu (50) kontörlü Türk Telekom kartı,

-(1) adet 210462048405 seri nolu (30) kontörlük Türk Telekom kartı,

 Girişe göre sol tarafta mutfak yanındaki odada;

- (1) adet el yazısı ile A-4 çizgili kağıda “ birinin faaliyetlerini gizlice izleme” ibaresi ile başlayan “ fedara” ibaresi ile biten doküman,

- (1) adet üzerinde MG ibaresi bulunan siyah renkli telli ajanda,

-(1) adet üzerinde avea ibaresi bulunan kırmızı renkli telli ajanda,

-(1) adet Yeniden Kuvayı Milliye Hareketi derneği Hakkı SEVİM Dernek Başkanı ibareli kart vizit,

Girişe sol köşede bulunan odada;

 (1) adet üzerinde YENDİN MÜDAFAA-İ HUKUK HAREKETİ DERNEĞİ AMAÇLARI- İLKELERİ- HEDEFLERİ ibareleri bulunan borda renkli (543) sayfalık kitap,

-(23) parça fotoğraf negatifler,

-(1) adet üzerinde gönderici kısmında  …. SAKKA KANDIRA FTC B1-7-20 alıcı kısmında Habertürk Tv Ayna arkası programından Erdal Bey…. İbaresi bulunan zarf ve siyah renkli kalemle numaralandırılan el yazması doküman,

-(1) adet gönderen kısmında Tamura Onpat ….  Şeklinde alıcı kısmında Erol MÜTERCİMLER ibaresi bulunan zarf ve içerisinde 1’den 11’e kadar numaralandırılan el yazması notla ve Louai SAKKA’nın 11.08.2005 tarihli sorgu tutanağı,

-(1) adet gönderici kısmında Hurşit TOLON orgeneral Ege Ordu Komutanı alıcı kısmında Erol MÜTERCİMLER ibaresi bulunan zarf içerisinde Hurşit TOLON imzalı 1 sayfalık yaz,

-(1) adet gönderici kısmında Oramiral ÖZDEN ÖRNEK Deniz Kuvvetleri Komutanı alıcı kısmında Erol MÜTERCİMLER ibaresi bulunan zarf ve Bu zarf içerisinde (1) Sayfa teşekkür mesajı,

- (1) Adet 1. Ordu Komutanlığı Genel Sekreterliğinden Erol MÜTERCİMLERE gönderilmen davetiye,

- (1) Adet Türk Silahlı Kuvvetleri Bilgi Harbine nasıl hazırlanmalıdır isimli hizmete ibareli kitap,

- (1) Adet Genelkurmay 2. Başkanı Orgeneral Sayın İlker BAŞBUĞ’un uluslar arası sempozyumu açılış konuşması başlıklı kitapçık,

- (1) Adet Aytaç YALMAN Orgeneral isimli kitapçık

- (1) Adet Yaşar BÜYÜKANIT Orgeneral isimli kitapçık

- (1) Adet üzerinde Telefon Holding A,Ş, ibaresi bulunan küçük gri kapaklı telefon fihristi,

- (1) Adet üzerinde Emek Holding A,Ş, ibaresi yazılı lacivert renkli ajanda,

- (1) Adet alıcı kısmında Erol MÜTERCİMLER ibaresi bulunan zarfın içerisinde 2 sayfalık doküman,

- (1) Adet üzerinde Kale Porselen ibaresi bulunan siyah renkli ajanda,

- (1) Adet üzerinde Komutan ibaresi bulunan kırmızı ajanda,

- (1) Adet üzerinde Ece Ajandası ibaresi bulunan siyah renkli ajanda,

- (1) Adet üzerinde Limony Company 1995 ibaresi bulunan kırmızı renkli ajanda,

- (1) Adet üzerinde Kara Kuvvetleri Komutanlığının arması bulunan yeşil renkli not defteri,

- (1) Adet üzerinde Koza ibaresi bulunan ajanda,

- (1) Adet üzerinde Tokaç ibaresi bulunan kareli okul defteri,

- (1) Adet üzerinde Block Note ibaresi bulunan ajanda,

- (1) Adet Ankara Tiçaret Odası Delinmeye Çalışılan Lozan isimli 156 sayfalık kitapçık,

- (1) Adet Kingston marka 4 GB CH01130804234-322 800LF seri nolu Flaş bellek,

- (1) Adet Seagate marka 40 GB 5JX14T3H seri nolu Harddisk,

- (28) Adet görevlimiz ve Erol MÜTERCİMLER tarafından paraflanmış 1’den 28’e kadar numaralandırılan videokasetler,

- 602 sayfa tarafımızdan 1’den 602’ye kadar numaralandırılan çeşitli ebatlarda el yazması ve bilgisayar çıktısı doküman,

Mutfakta

-(1) Adet üzerinde Tilmen ibaresi bulunan bordo renkli ajanda,

-(1) Adet üzerinde Silahlı Kuvvetler Muhtırası ibaresi bulunan ajanda,

-(1) Adet üzerinde Ece ibaresi bulunan Kahverenkli küçük ajanda,

-(1) Adet üzerindeBAST ibaresi bulunan yeşil renkli küçük ajanda,

-(1) Adet 212 225 72 11 ibaresi ile başlayan M.Sökmenoğlu ibaresi ile biten telefon fihristi,

-(1) Adet Muzaffer TEKİN’e ait kart vizit,

-(1) Adet Sinan AYGÜN ve telefon numarasının bulunduğu küçük not kağıdı (4 numaralı delil torbasında),

Girişte Vestiyerin Yanında:

-(1) Adet bir yüzünde İstanbul Ticaret Üniversitesi ibaresi başlayan diğer yüzünde el yazısı ile TİT ibaresi ile başlayan A 4 kağıdı döküm (5 Numaralı delil torbasında)

Salonda:

-(1) Adet üzerinde Cumhuriyet ibaresi bulunan ajanda,

-(1) Adet üzerinde Ece (ç) ibaresi bulunan bordo renkli ajanda 

- (380) Adet tarafımızdan 1’den 380’e kadar numaralandırılan görevlimiz, Erol MÜTERCİMLER ve hazurun tarafından üzeri paraflanan ÇD’ler,

- 81 Adet üzeri görevlimiz, Erol MÜTERCİMLER ve hazurun tarafından paraflanan 1’den 81’e kadar numaralandırılan disketler,

-(1) Adet üzerinde Turkcell Akademi ibaresi bulunan not defteri,

- 1’den 23’e kadar numaralandırılmış çeşitli kartvizit ve dökümanlar,

-(1) Adet  Sony marka MC 30 micro ses kaseti,

-(1) Adet Exper marka 0144-011327-467seri nolu diz üstü bilgisayar,

-(1) Adet Fujitsu-Siemens marka 914 D3Z10025330012 FK OOB seri nolu diz üstü bilgisayar

Üst araması:

- Sony Ericsson Marka K750İ Model IM:35785000992299-5-08 numaralı cep telefonu,

- 05323763287 numaralı (9708010532878) seri nolu Turkcell sim kart,

kart,

İNCELEME TUTANAĞI

İstanbul 10. Nolu Ağır Ceza Mahkemesinin 29.06.2008 tarih ve Teknik Takip no: 2008/1005 nolu kararına istinaden EROL MÜTERCİMLER isimli şahsın İlimiz Kadıköy Göztepe Mah. Servet İskit Sok. No:2/18 sayılı adresinde elde edilen doküman ve ajandaların incelemesinde; 

1 adet el yazısı A-4 çizgili kâğıda “birinin faaliyetlerini gizlice izleme” ile başlayan doküman içeriğinde;

En üstünde el yazması birinin faaliyetlerini gizlice izleme ibaresinin bulunduğu devamında bazı deyimlerin İngilizce hallerinin yazılı olduğu,

1 adet üzerinde MG ibaresi bulunan siyah renkli telli ajanda içeriğinde; 

El yazması Dünya devletlerinin Silahsızlanma Anlaşmalarının tarihsel sürecine ait notlar, şirketler ve liderlerin vizyonunun nasıl olması gerektiğine dair cevap arar notlar, küreselleşme üzerine notlar, kıyamet ve dünyanın sonu ile ilgili notlar ve Abdi İpekçi ile ilgili çeşitli yazar ve gazetecilerin yazmış olduğu fikirlere ait notlar olduğu,

1 adet AVEA ibareli Kırmızı Telli Ajanda içeriğinde; 

El yazması Küreselleşme, Kapitalizm, Terör kavramlarının ilişkilerini anlatır yazılar olduğu, 

1 adet Yeniden Kuvayı Milliye Hareketi Derneği Kartviziti içeriğinde;

Yeniden Kuvayı Milliye Hareketi Derneğine ait Hakkı SEVİM Elk. Mühendisi Dernek Başkanı Oğuzhan Cad. Erseven Sk. No: 1-8 Fındıkzade 0 212 532 21 39 0 532 583 33 75 ibareli kartvizit,

1 adet Gönderici Kısmında Sakka Kandıra FTC B-1-7-20 Yazan Alıcı Haber Türk Tv Yazan 1-9 Arası doküman içeriğinde;

Tamara ARPAT tarafından Erol MÜTERCİMLER’ e hitaben yazılmış gerçeğe aykırı olarak değerlendirilen konular anlatır 05.07.2004 tarihli yazı olduğu, 

1 adet Gönderici Kısmında Tamar ARPAT yazan Alıcı Erol Mütercimler yazan 1-11 Arası doküman içeriğinde;

4 sayfa 11.08.2005 tarihli İstanbul 11 Nolu Ağır Ceza Mahkemesinin Sorgu No: 2005/76 sayılı Şüpheli Louai Sakka’ya ait Sorgu Tutanağı ve 7.12.2005 tarihli Av. Osman KARAHAN tarafından yazılmış Müvekkili Louai Sakka’nın yakalanması, Emniyet-Savcılık-Cezaevi aşamaları ile alakalı şikâyet ve isteklerinin belirtir dilekçe olduğu,

1 adet Gönderici Kısmında Hurşit TOLON Alıcı Erol Mütercimler yazan 1 sayfalık doküman içeriğinde;

Erol MÜTERCİMLER’ in yazıp Hurşit TOLON’ a gönderdiği anlaşılan “İmparatorluğun Çöküşüne Denizden Bakış ve Satılık Ada Kıbrıs’ın Bilinmeyen Öyküsü” isimli kitap ile ilgili Hurşit TOLON’ un cevabi teşekkür kartı olduğu, 

1 adet Gönderici Kısmında Özden ÖRNEK  Alıcı Erol Mütercimler yazan 1 sayfalık doküman içeriğinde;

Erol MÜTERCİMLER’in yazıp Özden ÖRNEK’e gönderdiği anlaşılan “Kurtuluş Savaşına Denizden Gelen Destek ve Kuvayı Milliye Donanması ve Kadınlar, Gemiler, Otomobiller isimli kitaplar ile ilgili Özden ÖRNEK’in cevabi teşekkür kartı olduğu, 

1 adet davetiye içeriğinde;

1. Ordu Komutanlığı Genel Sekreterliği tarafından Mütercimler Ailesine 20 Ağustos 2004 günü 1 Ordu komutanlığının devri ile alakalı yapılacak tören davetiyesi olduğu, 

1 adet Türk Silahlı Kuvvetleri Bilgi Harbine Nasıl Hazırlanmalıdır isimli kitap içeriğinde;

Harp Akademileri Komutanlı Nisan 1999 tarihli HİZMETE ÖZEL “Türk Silahlı Kuvvetleri Bilgi Harbine Nasıl Hazırlanmalıdır” isimli kitap olduğu, 

1 adet Tefken Holding AŞ ibareli Lacivert Ajanda İçeriğinde;

El yazması bazı şahsıların isimlerinin yazılı olduğu, 

9 Mart 2005 tarihli sayfasında: “15 Vedat Yenerer (Doğuşa)

10 Mart 2005 tarihli sayfasında: Hurşit Tolon (1. Ordu) ibarelerinin yazılı olduğu, 

1 adet alıcı Erol Mütercimler ibareli 2 sayfalık Doküman içeriğinde;

05.09.2007 tarihli Beşir ERDOLU tarafından Erol MÜTERCİMLER’ in katılmış olduğu bir TV programı ile alakalı görüş bildirir yazı olduğu, 

   N1 Adet Kale Personel İbareli Ajanda içeriğinde;

Birçok sayfasına bazı gazete haber ve köşe yazılarının yapıştırılmış olduğu ve 1988 yılına ait el yazması günlük şeklinde tutulmuş yazılar olduğu, 

1 adet komutan İbareli Ajanda içeriğinde; 

Çeşitli konularda el yazması notlar ve CHP’ye karşı eleştirirler olduğu ayrıca;

“Kurtuluş Savaşı 4 büyük aktörle kazanıldı. 1. M.K 2. Halkın Azim ve Kararı 3. Türk Kadını 4. Sovyet Yardımları

Çözüm:

1-Sistemin CHP yi ihtiyacı var ama liberalleşmiş sosyal demokrat partiye değil, 

2-MHP’nin Başkanı değişmeli (Sinan Aygün) 

3- Ötekiler Birleşebilir (2.CHP)

4-DYP-ANAP

5-Kemalist Düşünce egemen Kılınmalı 

6-Partiler içlerinde demokratikleşmeyi başaramadılar

  7-Ülkede millilik kavramı kalktı

8-Ulusalcı sermaye olmalı” şeklinde ibarelerin olduğu, 

1 adet Siyah Renkli ECE Ajandası İçeriğinde;

1997 yılına ait olan ajandanın 22 Mayıs tarihli sayfasında “Darbe Olacak!” içerikli el yazısı ile not alındığı görülmüş,

Ajandanın 11 Temmuz tarihli sayfasında “19.30 Aydınlık(Cemile Sultan Korusu)” içerikli el yazısı ile not alındığı görülmüş,

Ajandanın 23 Eylül tarihli sayfasında “14.00 Aydınlık Toplantı” ibareli el yazısı ile not alındığı görülmüş,

Ajandanın telefon numaralarını not almak amacıyla kullanılan son kısmında      “Adnan AKFIRAT 272 44 39 “,  “Doğu PERİNÇEK 272 44 39- 272 75 24 “,  şeklinde el yazısıyla alınmış notlar olduğu görülmüş, 

Ajandanın diğer bölümlerinde yapılan incelemede ise çeşitli randevu notları, telefon numaraları vb. el yazısı notlardan müteşekkil olduğu tespit edilmiştir.

1 adet Limony Company 1995 Kırmızı Ajanda içeriğinde;

1996 yılına ait günlük şeklinde hazırlanmış o dönemin dünya siyaseti ile alakalı gelişmeler ile alakalı notlar

1 adet MG ibareli Siyah Ajanda İçeriğinde;

Ajanda içeriğinde çeşitli kitaplardan alınan notlar, savunma ve silah sanayi konularında görüşler, ABD’nin dış politikası ile ilgili değerlendirmeler vb. el yazısı notlar olduğu tespit edilmiştir.

1 adet Kara Kuvvetleri Komutanlığı Armalı Yeşil Renkli Not Defteri içeriğinde;

NTV’ye ait bir TV programı ve atölyeler hakkında el yazması yazılar olduğu, 

1 adet Koza İbareli Ajanda içeriğinde;

Küreselleşme, özelleştirme, Bor Mineralleri, CHP’ye karşı eleştiriler, AB ve Türkiye hakkında el yazması yazılar olduğu ayrıca, 

“Dr. Doğu PERİNÇEK İşçi Partisi Genel Başkanı” şeklinde ibarenin bulunduğu, 

1 Adet TOKAÇ ibareli Kareli Okul Defteri içeriğinde;

El yazması SSCB dönemi ile alakalı tarihsel notlar ve çekilmesi planlanan bir belgesel ile alakalı akış ve bilgiler içeren yazılar olduğu, 

1 adet ATO kitapçık içeriğinde;

Ankara Ticaret Odası Vatanseverin El Kitabı-5 serisinden “Bilinmeye Çalışılan Lozan” isimli kitapçık olduğu, 

1–602 arası Numaralandırılan doküman içeriğinde;

1. Sayfasında: El yazması Veli Küçük 216 522 93 60 ibaresinin olduğu, 

128-129. sayfalarda: HİZMETE ÖZEL ibareli Hava Savunma Okulu ve Eğitim Merkezi İle İlgili Bilgiler Başlıklı Çekmeköy Kışlası hakkında yazı olduğu, 

247-254. sayfalarda: Genel Kurmay Başkanlığı Asayiş Bölgesi Emniyet Müdürlüğü Şahsa Hizmete Özel 03.08.1995 tarih ve 346,2,0918-0919- sayılı yazıları, Genel Kurmay Başkanlığı Strateji ve Dengeler Görüşmeler Analizi Şahsa Hizmete Özel 04.08.1995 tarih ve 11345,3,910-911-912-913914, Genel Kurmay Başkanlığı Strateji ve…..-Raporun Otonomi Bölgesi  Hizmete Özel 22.08.1995 tarih ve 11348916-914, 11348917-914, 11348918-914, 11348919-914 sayılı yazıları olduğu,

306-316. sayfalarda: HİZMETE ÖZEL ibareli GÜV. K. K. LIĞININ 8 Nisan 2001 SVL.İŞL:1901-163-01/262 sayılı emrinin eki olarak belirtilen TRT TELEVİZYONUNUN YAPACAĞI ÇEKİMLERDE GÜZ. K. K.LIĞININ BÖLGESİ İÇİN HAZIRLANAN PROGRAM (1-2-3-4-5. GÜN) açıklamaları olduğu,  

477-488 sayfalarda: HİZMETE ÖZEL ibareli Birinci Dünya savaşında Karadeniz deki Deniz Olayları isimli doküman olduğu,

501-546 sayfalar arası: HİZMETE ÖZEL K.K.K Çok Programlı Astsubay Hazırlama Okul Kom. Balıkesir 2001 2. Yarıyıl Öğretim Denetlemesi dokümanı olduğu,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

1 Adet Silahlı Kuvvetler Muhtırası 1981 İbaresi Bulunan Ajanda içeriğinde;

1981 yılı ajandasında o dönem muvazzaf subay olan şahsın iş planlamaları, eğitim notları ve programları ile ilgili aldığı el yazısı notlar olduğu, ayrıca tarihi olaylarla ilgili tiyatro senaryolarının metinleri olduğu görülmüştür.

1 Adet ECE Kahve renkli Küçük Ajanda içeriğinde;

Ajanda içeriğinde çeşitli randevular, telefon numaraları ve hatırlatmalar ile ilgili alınan el yazısı notlar olduğu görülmüştür.

 1 Adet Bast ibareli ajanda içeriğinde;

Ajandanın ilk kısmında Güler Kömürcü isimli şahsın isminin iki kez yazıldığı, diğer sayfalarında ise çeşitli randevular, hatırlatmalar ve telefon numaralarının el yazısı ile not alındığı görülmüştür.

1 Adet 212 225 72 11 ile başlayan telefon fihristi içeriğinde;

El yazması isim ve telefon numaraları ile “Güler KÖMÜRCÜ 0 532 213 61 00” şeklinde ibare olduğu, 

1 Adet Muzaffer TEKİN Kartvizit İçeriğinde;

Muzaffer TEKİN Kuşdili Cad. Ekizoğlu İş Hanı No: 47/219 0 216 414 07 05-06 ibareli kartvizit olduğu, 

1 adet Sinan AYGÜN ve telefon numarasının bulunduğu küçük not kâğıdı içeriğinde;

El yazması Sinan Aygün 312. 286 71 12 numarasının yazılı olduğu, 

1 adet bir yüzünde İstanbul Ticaret Üniversitesi ile başlayan diğer yüzünde TİT ibareli yazı içeriğinde;

İstanbul Ticaret Üniversitesine ait final sınav soruları ve ayrıca el yazması;

“TİT Kontragerilla İşgal

16 Mart 1978 Ülkücüleri görünür hale getirmişlerdi. Liderler ön plana çıkmıyorsa 

Elazığlı Astsubay Ersever Akın BİRDAL

Yazıcıoğlu kendini açık hale getirdi. 

Reşat Altay’ın konumu çok önemli

TİT imzası vahşice ve somut eylemlerde kullanıldı. Kimin kullandığı önemli.” Şeklinde ibarelerin olduğu, 

1 Adet Cumhuriyet İbareli Ajanda içeriğinde;

 Kurtuluş Savaşı Tarihini anlatır el yazması notlar olduğu, 

1 adet Turkcell akademi ibareli Not Defteri içeriğinde;

Liderlik ve liderler üzerine el yazması notlar olduğu ayrıca Ağırlık merkezi Stratejisi başlığı altında;

“ Stratejik savaşçılar çok farklı davranırlar. Uzun vadeli hedefleri düşünüp hangi çatışmalardan uzak kalmaları, hangilerinden kaçınmaları gerektiğine karar verirler ve duygularını denetleyip yönlendirmesini çok iyi bilirler. Savaşmak zorunda kalınca dolaylı ve gizli manevralar yaparak manipülasyonlarının kolayca izlenmesini önlerler” şeklinde ibarelerin olduğu,  

1 adet 1’den 23’e kadar numaralandırılan dokümanlar içeriğinde;

SESAR imzalı Jeokritik Özel Başlığı altında “İstanbul Saldırıları Fethi Geriye Sarmak Asenkron Güçlerle senkron Güçlerin Savaşı Derinleşirken” başlıklı 15-20 Kasım El kaide İstanbul Saldırılarını irdeler bilgisayar çıktısı yazı olduğu;

274 NOLU CD’ de komutanlık önüne isimli word dosyası içerisinde;

KOMUTANLIK ÖNÜNE

31 MAYIS 2004

KONU: MEDYA’DA GENELKURMAY ADINA TEMSİLCİLİK YAPTIĞINI ÖNE SÜREN AKADEMİSYEN ÜÇ YILDAN FAZLA BİR SÜREDİR MEDYA’DA GENELKURMAY BAŞKANLIĞI’NIN VE MGK’NIN TEMSİLCİSİ OLDUĞUNU BEYAN EDEREK KANAL KANAL DOLAŞAN DR. Y. Y. G.’IN İCRAATLARI ARTIK TSK’YA ZARAR VERİCİ BOYUTLARA ULAŞMIŞTIR. BU NEDENLE BU RAPOR KOMUTANLIĞA SUNULMAKTADIR, diye başlayan yazı içeriğinde hakkında ayrıntılı istihbarat raporu bulunan kişinin irtibatları hakkında Güler KÖMÜRCÜ ve Tuncay ÖZKAN la yapılan görüşmeler ve kişinin özel hayatına ilişkin bilgilere yer verildiği görülmüştür.

331 NOLU CD’ de “Akıl Oyunları” ibareli CD içeriğinde; Akıl Oyunları” Klasörün içerisinde çok sayıda metin belgesinin bulunduğu, bu metin belgeler arasında yer alan;

“Yazı6” isimli iki sayfadan oluşan ve “Kemalistler Neden Kaybetti” başlığı ile başlayan ve “kim mi kaybetti” ibaresi ile son bulan yazının içeriğinde; “Kesinlikle hayır. Bu saydıklarımızın hiçbirisinin gücü, bu cumhuriyeti 83 yıl sonra bu hale getiremezdi. Kemalist laik cumhuriyeti bu hale getirenler “sahtekâr Atatürkçülerdir”. Kimdir bunlar? Atatürk’ü ve Atatürkçülüğü dillerine persenk eden, bunun ardına sığınıp askeri darbe yapan bir kısım saf iyi niyetli askerler ile bunları yanıltan apoletli sivillerdir. Bu sivillerin arasında işadamlarından parlamanterlere kadar kimi ararsanız bulursunuz. Yaptırılan her askeri müdahale, gerçek Kemalistler ile kendilerine neden Atatürkçü dediklerinin farkında olamaya ama gerçek Kemalist aydın, entellektüellerin yok edilmesini, hapislerde çürütülmesini, yıldırılmalarını sağlamıştır.” Şeklinde ibarelerin bulunduğu yazıdan bir adet çıktı alınmıştır. 

Aynı klasör içerisindeki “2006'dan 2007'ye bakış” isimli üç sayfadan oluşan belgede; 

“Türkiye cumhuriyeti kurulurken, bir Osmanlı vatandaşı ve bu kültürden gelen Gazi Mustafa Kemal, laiklik tartışmalarının Meclislerdeki canlı tanığı olarak, siyasi iktidarların bu temel felsefeyi yıkabileceklerini öngörmüştür ve 1927 yılında okuduğu ‘söylevinde’ bunun da altını çizmiştir... Bu nedenle de içinden çıktığı ve Kemalist ruhu yitirmeyeceğine inandığı silahlı kuvvetleri laik cumhuriyeti korumakla ödevlendirmiştir. Halk da bunu içine sindirmiş, başımız sıkıştığında ‘nasılsa ordu var’ kolaycılığına sığınmaktadır. Bunun doğruluğunu ya da yanlışlığını bu yazıda tartışmıyorum. Yalnızca bir gerçeği ortaya koyuyorum. İşte bu nedenle, Türk ordusunun büyük kumandanı önem taşımaktadır ve işte bu nedenle siyasi iktidar ile ordu arasındaki çekişmede halk ordunun ve komutanların yanında durmaktadır. İşte yine bu nedenle halk, siyasi iktidarla aynı çizgide görünen Genelkurmay başkanlarını bağışlamamaktadır ve onların bir an önce görevlerinden emekli olmasını beklemektedir. Öte yandan Türk ordusunun gövdesini oluşturan teğmen-albay rütbesindeki subaylar Kemalist ruha sahiptir ve bunu da söküp atmak neredeyse olanaksızdır.” İbareleri geçmekte olup bir adet çıktı alınmıştır. 

Aynı klasör içerisinde yer alan ve “İKİNCİ CUMHURİYET KURULUYOR” isimli üç sayfadan oluşan belgede; “Birinci cumhuriyet, artık tasfiye edilmenin eşiğindedir, Kemalist ideolojinin tabutuna son çivi çakılmak üzeredir. Abdullah Gül’ün cumhurbaşkanlığına aday gösterilmesiyle başlayan süreç, aslında ikinci cumhuriyetin de kurulmasının başlangıç adımının atılması demektir. İkinci cumhuriyetin bugünkü işlevi, kimi çevrelerin adına ılımlı İslam dedikleri senaryoyla, ABD’nin dünyaya düzen verme iddiasının projesi olan Genişletilmiş Ortadoğu Projesinin kazasız belasız uygulanması için zemin yaratılmasıdır.” İbareleri geçmektedir. “Yine yazının devamında “Çankaya’nın bir anlamı, konumu ve bir tavrı var, olmalıdır da. Ama, cumhuriyetin tepesine İslami olduğunu iddia ettiğiniz bir kimlik oturtuyorsunuz. İşte bu tavır, ikinci cumhuriyet projesinin başlatılmış olduğunun simgesidir. Recep Tayyip Erdoğan ideolojik olarak istediğini de yapmanın ötesinde, Çankaya’nın otoritesini de yok etmiştir. Çünkü, cumhurbaşkanlığı makamı ve konutu, devletin manevi şahsiyetiyle ilgili bir konudur. Tüm idarenin başı olan bu simgenin parçalatılması, gerçekte merkezi otoritenin temsil edildiği yargı, yürütme, bürokrasi ve genelkurmayın emre itaat statüsünün de değiştirildiğini ilan etmektir.” İbareleri geçmekte olup yazıdan bir adet çıktı alınmıştır.  

Şüpheli Erol MÜTERCİMLER isimli şahsın Göztepe Mahallesi Server İskit Sokak No:2/18 Kadıköy/İSTANBUL adresinde elde edilen Seagate marka 40 GB 5JX14T3H seri nolu Harddisk’in incelemesinde;

Export klasörü içindeki Doc alt klasörü içerisinde;

-“YANNİS” isimli 1 Şubat 2008 tarihinde oluşturulan Word belgesinin içerik olarak Türkiye’nin hızlı bir şekilde derin karanlıklara doğru gittiği, gelecekte Türkiye ‘de iç savaşlar yaşanacağı öte yandan Türk ordusunun darbe yapabileceği şeklinde cümleler geçen Yannis isimli kişiye İngilizce yazılmış bir mektup olduğu görülmüş ve metin aşağıda sunulmuştur.

Hi Yannis, I did read your e-mail to babaanne and she did cry and she said “my baby, canım benim!” we went to the doctor yesterday and he did say tahat every thing is good, I think Mum’s healt is passing critical border. She is always thinking you therefore she has very motivation. I hope she will go your feast ceremony!

We are right but Turkey is going to deeply dark days rapidly. Fluently I am seeing, domestic wars will happen in Turkey at the future on the other hand Turkish army can coupdetat. Today’s Turkey. 

I am writing a new book is about Ataürk. Yet it didn’t finish but It will print in nowember. This year is Atatürk’s 70 th death anniversary. I’m trying to write, it will be one thousand two hundred fifty pages. Oh my God, I’m frightened and panic. My last new book did eight edition in one year. 

We love you. We have missed you. Every time we are thinking you.

Mum and I kiss Petra. 

c-Telefon Görüşmeleri

Tape:1542 22.01.2008 tarihinde Erol…?(MÜTERCİMLER) ile Emin GÜRSES’ in görüşmesinde özetle; Erol’un “...tetkik edelim Veli Küçük Paşa 21 kişiyle birlikte gözaltına alınmış.” Dediği, Emin’in “Nerde İstanbul’da mı?” dediği, Erol’un “Galiba yani çok şey emin değilim bulmaya uğraşıyorum, şeye bi baksana bulabilir misin?” “Bana da bilgi versene ne olur? Ben de araştırıyorum birbirimize bi haber verelim.” Dediği,


Tape :1554’de kayıtlı, 22.01.2008 günü saat : 17.25’te Emin GÜRSES ile Erol…? (MÜTERCİMLER) arasındaki telefon görüşmesinde özetle; 

Şüpheli Emin GÜRSES’ in bir süre Veli Küçük ve diğer şahısların yakalanması ile ilgili görüştükten sonra “…Ben Veli küçüğe pek rastlamadım. Ben kilisede Veli Küçük’e hemen hemen hiç rastlamadım.”  “Burda rastladığım insanlar daha ziyade bu şuanda cezaevinde Muzaffer yüzbaşıyla beraber var ya bir çocuk.” Dediği, Erol’un “Anladım Ergün POYRAZ.” Dediği, Emin’in “Ergün Poyraz'a rastladım. Ergün Poyraz da zaten Jandarma genel komutanlığından aldığı bilgilerle o kitapları yazıyordu eski komutan.” “Sonra bunu teslim ettiler biliyorsun” dediği,. 

  Tape No: 4823 de, 02.04.2008 günü saat 18:43’de Sabih KANADOĞLU isimli şahısla yapmış olduğu görüşmede özetle; SABİH KANADOĞLU’ nun “Teşekkür ederim siz nasılsınız” dediği,  EROL M’in “Sağolun sağolunuz yoğun bi şekilde uğraşmaktayım ben size” dediği, SABİH KANADOĞLU‘ nun “He” dediği, EROL  M’ in “Bi konuda bi şey danışmak yada sormak için rahatsız ettim” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Rica ederim” dediği, EROL M’in“ Bizim bi yayınlanmış olan kitap nedeniyle burda verilmiş bir intihal kararı vardı şeklen intihal olmuştur diye karar verdi Mahkeme hem yayın evine hem yazar olarak bani ikimize de suçlu gördü sonuçta” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Evet” dediği, EROL M’in“Bu şeye Yargıtay’a gitti yüksek mahkemeye işte ordan da takip etti arkadaşlarım” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Evet” dediği, EROL M’in“Orda bi madde vardı mahkemenin de verdiği aynı zamanda bu karar bir gazetenin bir sefere mahsus olmak üzere sekizde birlik bir sayfasında yayınlanacaktır diye çok satan bir gazetenin” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Evet” dediği, EROL M’in“Bu bu tür bi karar mahkemenin verdiği bir karar yüksek yargıda bozulabilir bir karar mıdır aceba yani yüksek yargı mahkemenin verdiği bu kararı gazetede yayınlanma kısmını onaylar mı kurul böyle midir” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Hayır şimdi zaten o intihal kabul ediyor eğer o intihal kabul edilmemişse yani yanlış yapılmışsa orda ordan bozar zaten o bozulunca öbürüde öbürüde kalkar” dediği, EROL M’ in “Ha yüksek mahkeme yüksek mahkeme intihal kararını onar şeklen kabul etmiştir diye kabul etmişler onlarda” dediği,  SABİH KANADOĞLU’ nun
“He kabul etme” dediği,

Tape No: 4824 de, 02.04.2008 günü saat 18.45’de Sabih KANADOĞLU isimli şahısla yapmış olduğu görüşmede özetle; SABİH KANADOĞLU’ nun “Alo kesildi” dediği, EROL M’in “Benden kesilmiş olabilir benden kesilmiş olabilir” dediği,  SABİH KANADOĞLU’ nun “Evet” dediği, EROL M’in“Şeyi bi şeklen efendim işte suç oluşmuştur diye karar” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Yargıtay bu kararı onadıysa bütünü itibariyle uygulanacaktır” dediği, EROL M’in“bütünü itibariyle mi uygular” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Yani bende üzüldüm Erol bey” dediği, EROL M’ in “Çok üzüldüm çok üzüldüm” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Bende üzüldüm sizinde üzüldüğünüzü tahmin ediyorum ama üzülmeyin bizden doğan bi şey değil diyosunuz yapılacak bi şeyde yok” dediği, EROL M’ in“Yapılacak yok işte efendim işte maalesef işte orda da yargıda da anlattık ki bakın altı yüz sayfaya yakın kitap ikiyüz kırk yedi tane alıntı var bi tane mi yapılmayacak üstelik bunu daha önce ben kendim yayınlamışım falan yargıçta orda kendiside bana çaresiz kaldığını davada da zaten ifade etti gençten de bi yargıçtı o kitabı ben daha önce” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Kendisi çaresiz kalmak ne demek ya” dediği, EROL M’in“Ya dedi ki şeklen işte bu vukuu bulmuştur neydiyim ben abi bu şeklen vukuu bulmak ne demek onu da anlamadım ki bi türlü” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “E yok onun anlaşılır tarafı yok yani demek ki derdinizi anlatamamışsınız” dediği, EROL M’in“Vermek istedi bende öyle dedi zaten vermek istediler bunun bu kadar da ağır bi de gazete de yayınlansın diye de para cezaları verdin ettin bi de gazetede yayınlansın diye dedi” dediği, SABİH KANADOĞLU “nun “Zaten en kötü tarafı da odur yani onun evet” dediği, EROL M’in“Evet” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Maalesef maalesef” dediği,  EROL M’in“Dava sonucu gazetede yayınlansın o zaman burda başka bi şey var yani” dediği, EROL M’in“Anladım işte ne yapalım” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Yapılacak bi şey yok Erol bey siz kendinize göre haklı olduğunuzu kabul ettikten sonra hiç sorun yok mühim değil yani” dediği, EROL M’in“Bi de ne yapıyım yani evet onun dışında sizin keyfiniz iyi umuyorum dinleyip izliyoruz evet ama” dediği, EROL M’in“çocuklar orda da onu okuyorlar görüyorlar” dediği, SABİH KANADOĞLU’ nun “Sağolun” dediği, EROL M’in“Onun için yani tanrı sizi sağlıklı kılsın sağ etsin aman aman varlığınız önemli varlığınız önemli” dediği,

Tape No: 4825 de, 02.04.2008 günü saat 18.52’de Bülent… isimli şahısla yapmış olduğu görüşmede özetle; BÜLENT’ in “Birincisi nakıf teşebbüs ikincisi hala böyle insanlar çok şey ne diyim yani cahilce böyle analiz yapamıyorlar Şemdinli iddianamesiyle bu iddianame partinin kapatılması iddianamesi birbirine paralel” dediği, EROL M’in“Hı hı” dediği, EROL M’in“Evet ya acayip biçimde kafamı bulandırdın ya” dediği, BÜLENT’ in “Artı ya bu kapatma davalarında meclisteydim çalışıyordum ben” dediği, EROL M’in“Evet” dediği, BÜLENT’ in “Bir kısmında da birlikte konuşmadık mı bu adamlarla” dediği, EROL M’in“Evet evet” dediği, BÜLENT’ in “He o günleri gözümün önüne getirdim o konuşmaları kıyasladım Anayasa hükmü artı esastan kapatılma çıkmayacak büyük ihtimal temelli kapatma çıkmayacak” dediği, EROL M’in“He anladım” dediği, BÜLENT’ in “Temelli kapatma çıkmaması demek başka bir operasyon abi bu ipekways operation (İpekyolu operasyonu)” dediği, EROL M’in“He he he” dediği, BÜLENT’ in “Malesef bunun farkına da varamadı bizim Başbakanımız kafası karıştı” dediği, EROL M’in“Ya bu şeyi o galiba şunu farketmedi bu onun tasfiyesine dönük bir şey bu partiyle ilgili değil diye düşünüyorum  sende aynı görüşte misin” dediği, BÜLENT’ in “Aynı tamamen büyük bir komplo” dediği, EROL M’in“Evet” dediği, BÜLENT’ in “Yani işte bu Refah-yol'un kapanmasındaki sürecin bir benzerini şey yapıyorlar” dediği, BÜLENT’ in “Tamamen bir siyasi paralizasyon bunun dışında asıl uluslararası gelişmelere bakmak lazım abi” dediği, EROL M’in“Evet evet” dediği, BÜLENT’ in “Çok iyi bir ...(bir kelime anlaşılmadı) cımbızla ikiyüz kişi var listede bilmem ne otuzunu alıyorlar böyle aldıkları adamlarıda cımbızla çekiyorlar bu milli durabilecek adamları” dediği, EROL M’in“Öyle cımbızla alınılıyor canım görmüyor musun abi yani” dediği, BÜLENT’ in “Evet” dediği,EROL M’in“Ufak böyle bir hatada veya hatan yoksa çok birşey yapamıyor yani neyi bahane edecek ama birazcık hani birazcık kaymışsa ayağın” dediği, BÜLENT’in “Evet” dediği, EROL M’in“Tamam mı arkadaş o zaman alma meselesi kolaylaşıyor yalnız ben tabi şurda şöyle birşey görüşüyorum arzu edilen sonuç Ali BABACAN'ın Başbakanlığı Abdullah GÜL' ün Cumhurbaşkanlığı” dediği, BÜLENT’ in “O başkanlık demek abi zaten ya” dediği, EROL M’in“Ben öyle görüyorum arzu edilen evet” dediği, BÜLENT’ in “Başkanlık ya” dediği, EROL M’in“Arzu edilen sonucun aynen öyle doğru söylüyorsun arzu edilen sonucu sendemi öyle görüyorsun bilmiyorum ama” dediği, BÜLENT’ in “Kesinlikle” dediği, EROL M’in“Ben arzu edilen sonucun bu olduğunu görüyorum e peki bana söylermisin şey Tayyip Bey nasıl göremedi bu oyunu” dediği, BÜLENT’ in “Ya abi adam böyle enteresan bütün sağı yanıda sağında solunda tamam mı bunu yiyorlar bunun hiçbirşeyden haberi yok ya” dediği, EROL M’in“Bu nasıl oluyor bunu anlamadım peki yani bu bunun bu epilepsi hastalığı ile ilgili bir ne derin sendrom mu denir buna semptom mu onuda bilmiyorum ama tabir nasıl kullanılır öyle birşey olabilir mi” dediği, BÜLENT’ in “Kuşatma altında ya aynı ekipler farklı şekilden yönlendiriyor” dediği, EROL M’in“Evet” dediği, BÜLENT’ in “Farklı şekilde yönlendiriyor yani çok şey gizleniyor filan böyle” dediği, EROL M’in“Arkadaş baksana Cüneyt Zapsu ne dedi türbanını çıkarttırmak donunu çıkarttırmak gibidir ve buna bile tepki göstermedi ya demedi ki bir dakika ne yapıyorsun sen manyak mısın” dediği, BÜLENT’ in “Ya işte böyle sağında solunda birileri gaz veriyor buna” dediği, EROL M’in“Evet” dediği, BÜLENT’ in “Diyorki yüzde seksen falan diyor yani yüzde yetmişle geliriz bilmem ne  halbuki bilmiyor ki yiyorlar yani hocayı yemiş bunlar ya”dediği, EROL M’in“Evet çok doğru söylüyorsun bunlar hocayı yemiş bir ekip ya” dediği, BÜLENT’ in “Hocayı yemiş bir ekip” dediği, EROL M’in“Çok doğru söylüyorsun” dediği, BÜLENT ‘in “Üstelik o başörtüsünü hazırlayan arkadaşlar baştan sona herşeyini yönlendirenlerin hiçbirisinin adı yok ya” dediği, EROL M’in“Hı hı” dediği, BÜLENT’ in “Baştan beri bu fikirdeyim abi git gide güçleniyor  kanaatindeyim” dediği, EROL M’in“Evet anladım hı hı peki şeyi nereye koyuyorsun sen bu denklemde MHP'yi” dediği, BÜLENT’ in “Aynı kanaldan icra ediliyor” dediği, EROL M’in“Aynı kanaldan değil mi” dediği, BÜLENT’ in “Aynı kanaldan yani büyük şeyin bir parçası ya büyük olayın bir parçası ya” dediği, EROL M’in“O zaman Muhsin'de öyle” dediği, BÜLENT’ in “Öyle onlar zaten fazla şeyi yok yani biliyorsun” dediği, EROL M’in“Hı hı çok o zaman dehşet bir yere gidiyor be Bülent ben sana birşey söyliyim mi kardeşim o zaman bi doğrudan doğruya tamamen ben sana söyliyim ülkenin parçalanması tasfiye süreci” dediği, BÜLENT’ in “Abi ülkenin parçalanması değil civil war (sivil savaş)” dediği, EROL M’in“Okey tamam kardeş civil war (sivil savaş)” dediği, BÜLENT’ in “ Civil war (sivil savaş) adamlar Blackbird itiraf etti bu kadar silah kayboldu on iki bini oradan üçyüz bin dörtyüz bin tani silah üç yüz dörtyüz beşyüz ton C4 bilmem yüzbinlerce keleşin uzun namlulu silah bunları” dediği, EROL M’in“Evet evet peki onun şeyini hesabını bu basına yansıdığı  kadarıyla söylüyorum Doğu PERİNÇEK'e bile sordular bu silahları sizin üzerinizde çıkmış diye herif de dediki siz  şaka mı yapıyorsunuz bu kadar silah şu kadar tır yapar” dediği, BÜLENT’ in “ Aynen öyle dört yüz bin abi dört yüz bin tane verdik diyor  işte açıkladı ama adamlar on iki bini kuzey Irak'ta kaldı gerisi Türkiye'de diyor yani” dediği, BÜLENT’ in “Yani şimdi şey Anayasa değişikliğiyle şey bu olayın aslıkopma noktası” dediği, EROL M’in“Evet” dediği, BÜLENT’ in “ O ketemtereye gelecek Allah'tan orada bir uyandı mı uyanıyor mu” dediği, EROL M’in“Uyandığını hiç zannetmiyorum arkadaş değiştirecez deyip duruyorlar ya” dediği, BÜLENT’ in “ Ya değiştireceğiz diyor değiştirdiği zaman öbür tarafıda şey yapıyor” dediği, EROL M’in“Şeye uyanamadı işte bu türban meselesinin MHP ilk ortaya attı oltaya geldi uyanamadı ki ulan bu herifler  bunu patlatıyor birgün bir sabredeyim düşünüyüm neyi  düşündü o eyvah bunlar parsayı toplayıp gidecek ulan  parsayı toplasa ne olur MHP öldür Allah yüzde yirmi dört olmazdı be” dediği, BÜLENT’ in “Aynen öyle birde muhattabını tanımıyor karşısında üç tane adam var abi Deniz BÖLÜKBAŞI var” dediği, EROL M’in“Evet” dediği,  BÜLENT’ in “Mithat BELEN var Gündüz ARSLAN var” dediği, EROL M’in“Tabi hiç zaten şöyle birşey şunu kendisine sormadı ulan  bir dakika bunlar nasıl geldi buraya bunları kim önerdi  bana bunlar ne birde biliyorsunuz orada bir tane General var o Amerikalıların hani silah meselelerinde” dediği, BÜLENT’ in “Hı hı bir Paşa var şeyde” dediği, EROL M’in“Yapan Kürşat mıydı neydi adamın adı”dediği, BÜLENT’ in “Hı Kürşat şey Mersin'den” dediği, BÜLENT’in “Hala işte soruşturma bilmem ne internetti böyle abuk subuk ve ülke gidiyor yani ben onu şey yaptım” dediği, BÜLENT’ in “Ülkede gitmiyor işte Deportation Of Turks (Türkleri dışlamak)” “Şimdi şuurunu kaybetmiş şekilde işte bürokraside böyle ulan biz vatanseveriz herşeyden önce yani milli duruşumuz var işte dindarlığımızda var falan ama adamlar bir süper pranoyak ya kapılıyor” dediği, BÜLENT’ in “Ya abi dehşet ya ve sırf böyle uğraşıyor öbür tarafta dediğim gibi adam beşyüz ton C4'ü koymuş ona hiç sesini çıkartmıyor sen tırnak makası alsan sana şey linç etmeye kalkıyor abi” dediği, EROL M’in“Tabi canım korkunç bir şey dehşet bir paranoyaya dehşet bir tuhaf bir psikoloji açıklanabilir bir psikoloji  değil içinde oldukları psikoloji bu Yalçın Küçük son bir kitap yayınladı onu görmen lazım” dediği, EROL MÜTERCİMLER 
: Orada müthiş işler anlatmış işte Başbakanın hastalığın dan yola çıkarak” dediği, EROL M’in“Evet ya tabi birde ben sana söyliyim bunu Bülent ARINÇ Abdüllatif ŞENER onlarda çok kötü yıktılar ve bu türlü uyanamadı bu bir türlü uyanamadı” dediği, BÜLENT’ in “Yani yani” dediği, EROL M’in“Hele Abdüllatif ŞENER'in gerçi ayrılması hani yeniden milletvekili adaylığı olmayışına uyanmıştırda o” dediği, BÜLENT’ in “Evet evet” dediği, EROL M’in“Burada birşeye kurban gidecem ben diye uyanmıştır baştan ama ama Bülent ARINÇ bunu mahvetti abi bunu mahvetti Bülent ARINÇ” dediği, BÜLENT’ in “Paranoyak bir ekip var çevresinde abi” dediği, BÜLENT’ in “Yani kurtarılmış şey böyle enrteresan bir durum yani” dediği, EROL M’in“Peki bu meselelerde nakşi nurcu çatışmasıda var mı Bülent görüyor musun öyle bir şey” dediği,  BÜLENT’ in “Abi” dediği, EROL M’in“Güç çatışması görüyor musun” dediği, BÜLENT’ in “ İşte o dedim ya aynı kalemden çıktı şeyler” dediği, EROL M’in“Hı” dediği, BÜLENT’ in “İddanameleri bir okursan” dediği, BÜLENT’ in “Valla çok dehşet bir durum abi Mazlum-der'in başkanı  iddianamede yok internete giriyorum vekil işte bu adamda adamın açıklaması var kürdistanın Cumhurbaşkanı olacam kürt şeriat devletini kuracaz diye Allah Allah yani böyle birşey çok garip bir durum abi ya” dediği, BÜLENT’ in “Yani bu bu asıl yapılan harekatlar bunlar yani artık  silahlı harekat etki odaklı değil kağıtla kalemle yapılıyor operasyonlar” dediği, EROL M’in“Aynen öyle aynen öyle babacım yumuşak güç unsurları kullanılarak yapılıyor ya” dediği, EROL M’in“Nerede abicim silahlar nerede doğru söylüyorsun nerede abicim o silahlar” dediği, BÜLENT’ in “Adamlar kabul etti tamam işte bizim değil firma  kaybetmiş filan diyor” dediği, EROL M’in“Abi firma kaybetmiş dediği silah sayısına bak ya” dediği, BÜLENT’ in “Yani bu kadar malzemeyi bu memlekete sokan adamlar herhalde şey evlerde süs olsun diye mi şey yaptılar yani” dediği, EROL M’in“Aynen öyle abicim süs” dediği, BÜLENT’ in “Süs olsun işte hobi beyaz eşya cinsinde gelir refah  artıyor bu kadar olumlu peki bunlar kullanılacaktır mutlaka birşeyin hazırlığı yan” dediği, EROL M’in“Hazırlık tabi canım hazırlık olmaz olur mu Allah'ın aşkına hazırlık tabi” dediği, BÜLENT’in “Bişey hazırlanıyor yani üstüne gidilmesi gereken bu bence” dediği, BÜLENT’ in “Birde otuz bir mart vakasını değerlendirsene ya” dediği, EROL M’in“Evet” dediği, BÜLENT’ in “Bu İkinci Abdülhamit ve otuzbir mart vakası” dediği, EROL MÜTERCİMLER 
: İngiliz parmağıyla yapılan prens Sabahattin'nin işin içinde olduğu harekat harekat abi” dediği,  BÜLENT’ in “Şimdi harekat harekatta harekattaki taraflar kim abi” dediği, EROL M’in“İşte babacım taraflar söylüyorum sana taraflar birisi ingiliz taraflardan birisi o ikincisi liberal düşüncenin  temsilcisi olan prens Sabahattin arada işte DervişVahdettin'nin temsil etmiş olduğu şey söyle şunun adını Nakşi bir şey nasıl diyim duruş baba yani” dediği, BÜLENT’ in “Ve bu harekatta bu Hamidiye alayları” dediği, BÜLENT’ in “Taşkışla'da harbiye kavgası hala bunu doğru dürüst analiz edemiyorlar şu anda birebir yaşadığımız hadise  aslında” dediği, EROL M’in“Hı hı evet” dediği, BÜLENT’ in “ Birebir şu anda yaşıyoruz işte o zamanki iddianame bu  kürt Nemrut Mustafa paşa divanında olan iddialar  iddianameler onlar bunlar şöyle bir şey yaptığımız zaman aslında karşı taraf dimdik duruyor ayakta” dediği,EROL M’in“Sembollerle savaşıyorlar doğeru söylüyorsun” dediği, BÜLENT’ in “Bilmem ne ve o dönemde işte Türk kimliği Türk kültürü  yada işte harekat ordusu kurmayı işte o ekip tekrar  Cumhuriyeti kuran ekip işte şey falan filan bu adamlar  direk buraya saldırıyor ve tahammül edemiyorlar bu tür  şeylere”
“Ve bunlarla bir oturup tekrar şey yapmak lazım duruş  belirlemek lazım ha bu duruşuda kime şeye  belirletiyorlar ilgisiz alakasız adam çıkıyor işte topal çıkıyor bilmem öbürü çıkıyor filan böyle onlara şey yapıyorlar” dediği, EROL M’in“Tabi hele şey bu Ulusalcı duruşu o kadar  ucuzlattı ki herif mesela Ergenekon gibi kutsal bir isimi ucuzlattı yok etti ya özellikle abi bütün bu simgelerin hepsini allakbullak ettiler canım” dediği, BÜLENT’ in “Korkunç bir harekat uygulanıyor” dediği, BÜLENT’ in “Anayasa değişikliğine zorluyorlar mesela büyük bir oy  oranıyla” dediği, EROL M’in“Hı hı” dediği, BÜLENT’ in “Zorladıklarında öbür taraf artık resmen tamam kardeşim diyecek bayrağı çekecek yani” dediği, EROL M’in“Tabi ya zorladıklarında tabiki canım çatı çökecek” dediği, EROL M’in“Aynen öyle aynen öyle aynen öyle” dediği, BÜLENT’ in “Yani mesela öbür adamı çıkartıyorlar ki Doğu PERİNÇEK'i falan bu adam bir haber yani milli reflekte düzgün islami kayıtta olması lazım ama onu kesiyor ve marjinalleştiriyor yani” dediği, EROL M’in“Hı hı arkadaş Doğu PERİNÇEK dediğin adam kim ulan geçmişte Kıbrıs davası konusunda yazdıkları kitap ortada heriflerin bu ermeni meselesi için geçmişte söylediği ortada bu adamın” “Arkadaş yani neyi sayıyım ben bu adamla ilgili be birader yani bin dokuz yüz yetmişle seksen arası Aydınlık dergisinde yaptıkları rezillikler ortada bu adamların” “Baba sen şimdi bu adama nasıl Ulusalcı dersin gitmiş  Bekaa'da Apoyla fotoğraf kucak kucağa ordaki rezillikler  belli gitmiş ona bile demiş beni bilmem nereden  milletvekili adayı olarak gösterin” “ Arkadaş yani inanamıyorum şimdi bu olan bitene ben ya” dediği, BÜLENT’ in “Her şeyi allak bullak abi altı üstü şey özellikle seçiliyor ya bunlar” dediği, EROL M’in“Öyle” dediği, BÜLENT’ in “ İnce eleyip sık dokuyorlar öyle onları tak tak tak şey  yapıyorlar birde tabi güç para “ dediği, EROL M’in“Yani” dediği, BÜLENT’ in “Mesela bu kapatma davası çıkınca güya ekonomi allak  bullak olacaktı değil mi borsa” dediği, EROL M’in“Nerede” dediği, BÜLENT’ in “He hiç kimse öyle enteresan ki stabile oldu bu demektir  ki yasaklananlar umurunda değil” dediği,EROL M’in“Sonucunu görüyorum bak sonucunu görüyorum ama ne  olduğunu anlamıyorum” dediği, BÜLENT’ in “İşte kimin yaptığını bilmiyoruz yapanlar ortada yok abi” dediği, BÜLENT’ in “Çok bilinçli olarak yapanlar hiç ortalıkta dolaşmıyor” dediği, EROL M’in “Düşünsene ya kimleri Doğu PERİNÇEK’le bir araya getirdi adını Ergenekon koydular kutsal isimi yok etti herifler be onu bile mahvettiler abi ya” “Ki işte bu Ergenekon denilen hani yapılanmanın” “Ne olduğunu biliyorlar bunun orjinalinin nasıl birşey olduğu biliniyor bütün herşeyi mahvettiler ya bütün herşeyi bütün bütün bütün kutsallıkları bir kere bak   imge simge baba herşeyi paramparça ettiler helal olsun kimse bunlar kimse bunlar acayip acayip akıllı  bir iş  yapıyorlar ya” dediği, BÜLENT’ in “Korkunç bilinçli hesaplı” dediği, EROL M’in“Tabi tabi kimse bunlar müthiş bir iş yapıyorlar” dediği, BÜLENT’ in “Böyle dantel gibi dokuyorlar abi” “Çok iyi bir şey oluşturmuşlar sarmal şimdi yardım  ediyim diyorsun yardım edeceğin adamlar şey seni belliyor düşmanlarıyla dost olmuş durumda  plan böyle” dediği, EROL M’in“ Bilmiyorum plan mlan yani aynen öyle bilmiyorum artık” dediği, BÜLENT’ in “Onun için izlemekle ihtiva ediyoruz abi be” dediği EROL M’in“Evet evet evet” dediği, BÜLENT ‘ in “Netice itibari ile onların kaybedecekleri çok daha büyük şeyler var” dediği, BÜLENT’ in “Birde İspanya'da oturum izni nasıl oluyor orada üniversite filan var mı siyaset dersleri verilen bir  baksana abi” dediği, EROL M’in“Var” dediği, BÜLENT’ in “Sana bir tüyo verdim abi” dediği, EROL M’in“Anladım” dediği, BÜLENT Olaki gideriz dediği, EROL M’in“Anladım” dediği, BÜLENT’ in “İspanya Belçika yada şeyde Hollanda'da” dediği, EROL M’in“Anladım” dediği, BÜLENT’ in “Üçünden birine gider yerleşiriz iki üç sene dururuz ya” dediği, EROL M’in“Anladım mesajın anlınmıştır.” dediği, BÜLENT’ in “Tamam abi Cihangir aradı mı seni abi” dediği, EROL M’in“Cihangir bir geçenlerde aradı” dediği, BÜLENT’ in “He orada birşeyler söyledi de bana” dediği, EROL M’in“Biraz biraz konuştuk eksik şey umut yok davada Bülent'çim” dediği, BÜLENT’ in “Evet onu anlattı banada bende dedim bir ara şey yapalım” dediği, EROL M’in“Evet davada umut yok abi yani ne diyim ben inanmayacak gibi değil ama böyle kötü bir şeyin içerisinde kaldık” dediği, BÜLENT’ in “Yani oluyor abi bunlar ya” dediği, EROL M’in“Öyle öyle ne yapayım abi demekki yaşıyçakmışız bunu evet bunu yaşıycakmışız görecekmişiz” dediği,

Tape No:4826 da, 02.04.2008 günü saat 17:44’de F.S.T. isimli şahısla yapmış olduğu görüşmede özetle; F.S.T.’ ın “Neyse bu gün bi ara ıı Erol komutanla görüşme imkânımız oldu” dediği, EROL M’in“Hı hı” dediği, F.S.T.’ ın “Çokta mutlu oldum paranın harekâtında sizin önerileriniz dışında hiçbir şekilde hareket etmeyeceğini kendi kendine yemin etmiş söz vermiş bana da bi tane oğlu var yok dedim ben yeminle alakam yok dedim” dediği, EROL M’in“Aman yemin etme” “Koskoca Albay yemin ediyo peki abi” dediği, F. S.T.’ ın “Evet ediyo yani bu dün yani İstanbul’ a geçememesi de ee istediği bi kağıt varmış” “Bu Araplarla hareket ediyo ya” dediği, EROL M’in“Hı hı” dediği, F. S.T.’ ın “Artı Araplarında aynı komutanın konumunda alacağı para var” “Türk ekip var asıl adam var” dediği, EROL M’in“Tamam” dediği, F. S.T.’ın “O adamların İngiltere de okuduğu için ekip başları İngiltere’ ye giriş çıkışları daha kolay diye bi de Fransa ‘ da çok hırpalanmış bunlar eee” “Paranın teslim yeri ve banka olarak adam İngiltere yazmış” “Şimdi beklediği şey o İngiltere’deki hesap numarasıymış” “En geç diyo ee ıı önümüzdeki hafta Cuma, dedim Cumalar Çarşambalar ne bitmek bilmedi” “Yok hayır dedi T. dedi yarın dedi gelecem dedi bana bi kağıtlar göstermişti size söylemiştim ama dikkatli bakamamıştım çünkü arabada göstermişti”  “Dedi o kağıtları dedi ee MÜTERCİMLER’ e bi şekilde fakslayalım ve ya işte nasılsa gönderelim o ki dedi bu ıı netice alınana kadar yani hesap numarası gelene kadar o da dedi hem stratejisini hem de bilgilendirmesini neyse kimlerle ortak hareket edecekse onları dedi bu dokümanlarla elinde bi şey olsun hani ben sadece gittiğimde ee kağıtları verip çıkmayayım eeıı oda hani bi ön bilgi edinmiş olsun dedi” “böyle bi gariptim yani onun üzerine dedi ki yarın dedi o dedi gösterdiğim ama çok üstünde duramadığınız kağıdı getiri kağıtları getirecem onları da dedi önceden dedi MÜTERCİMLERE gö gönderin ki bilgi edinsin dedi neyin üzerinde hareket edecek dedi” “Çünkü bu paranın ülke sınırları içine gelebilmesi mi orda mı kalacak şudur budur, üniversite olayından öncede isterseniz bi vakıf kuralım diye di bi fikrim var” dediği, EROL M’in“Vakıf var vakıf var” “Var var vakıf var Gelecek Araştırma Vakfı diye bi vakıf var” dediği, F. S.T.’ ın “İşte büyük bir koşturma içinde olduğunu ıı pasaportunun işte şeyi bitmiş sayfaları bitmiş bilmem ne onlar dedim problem değil sen sayfal yeni pasaportunu al bana getir ben sana İngiltere vizeni alırım dedim” dediği, EROL M’in“Şimdi yani bu sefer bu İngiltere’ye gidişte şimdi parasını alıp gelecek miymiş” dediği, F. S.T.’ın “İngiltere’ nin  Kuzeyinde mi Güneyinde mi ne bi yermiş işte” “Yani ekip ama diyo eğer işte ben dil bilseydim Ruşen’i gönderebilmiş olsaydınız diyo bitmişti işte Paris’ te bitirirdik diyo falan falan” “Bilemiyorum yarın şu kağıtlar gelsin ben size bi şekilde onları gönderirim” dediği, EROL M’in“tamam bi kağıtlar gelsin siz kağıtları önce bi görün ona göre bi bakalım gelmektemi yarar var” dediği, F. S.T.’ ın “Çünkü meil ortamı yanlış olur” dediği, EROL M’in“ Tabi tabi tabi aman aman aman” dediği, F. S.T.’ ın “Belki faks olabilir” dediği, EROL M’in“Ancak posta olur ancak posta olur meyil olmaz” “İyi yaptınız sağ olun var olun da ben de sizin içinde bulunduğunuz duruma üzülüyorum yani şu mesele bi parça hallolsa hiç olmazsa bi parça yani size bi parça para aktarılsa” dediği,  F.S.T.’ ın “Şeyde desteklemiş Peyami KAYARDA beni desteklemiş kesinlikle bi şey yapacaksınız” dediği, EROL M’in“Tamam tamam” dediği, F. S.T.’ ın “Ama bunun demiş rakamı ne olur işte onu bilemem” dediği, 

Tape No 4827 de, 03.04.2008 günü saat 22.12’de X Erkek Şahıs ile yapmış olduğu görüşmede özetle; X Erkek Şahsın Erol M.’ e hitaben Kaçak mısın yoksa dediği EROL M’in“Ne gibi”  dediği, X Erkek Şahsın “Ulusalcı birisi olarak” dediği EROL M’in“Yok abi biz kaçak olmayız biz göğsümüzü gere gere gereriz ülkemiz için hiç problemimiz olmaz arkadaş” dediği, X Erkek Şahsın “Biliyorum abi ulusalcıları topluyorlar da hani sende” dediği EROL M’in“İşte topluyorlar onlar öyle bi şey yapıyorlar o topladıkları ulusalcı dedikleri acaba ulusalcı mı gerçekten falan” dediği, X Erkek Şahsın “Aylık yüz bin doları gözden çıkarabilecek bi tane adam uydudan açın bi kanal” dediği EROL M’in“Bakalım bakalım biz mi açacaz kanal”  dediği, devamında X Erkek Şahsın “Bak Mehmet abinin selamı var gelsin bi oturup konuşalım diyor” dediği EROL M’in“Ya çok iyi olur vallahi bi an ben de acayip özledim” dediği,

Tape No: 4829 de, 04.04.2008 günü saat 02:22’de Hüseyin VURAL ile  yapmış olduğu görüşmede özetle; Hüseyin VURAL’ ın “Peki peki Ergenekon nedir biliyor musun” dediği, EROL M’in“Hangisini” dediği, Hüseyin VURAL’ ın “Ergenekon’u” dediği, EROL M’in“yo hayır siz söyleyin belli ki bi şey var kritik bi şey var”  dediği, Hüseyin VURAL’ ın “Kritik de diii Dokuz Martçıların İstanbul grubunun koyduğu isimdir o paroladır” dediği, EROL M’in“onu bilmiyorum onu ilk defa öğreniyorum” dediği, Hüseyin VURAL’ ın “aaaa ya bak bende onun kartı da var be” dediği, konuşmanın devamında Hüseyin VURAL’ ın “Erol Biliri bilmem ne bilir yani İstanbul grubu sadece İstanbul grubunun askerleri bilir” dediği, konuşmanın devamında Hüseyin VURAL’ ın “Anladın mı o seninki bi şeyler söylüyorsa oo hayin herif” dediği, EROL M’in“Hayır şimdi uyandım ben şimdi uyandım şimdi bu böyle demedi o” dediği,HÜSEYİN VURAL’ ın “Bi kere o ajan provakatör var ya” dediği, EROL M’in“O bana başka  şeyler söyledi” dediği, HÜSEYİN VURAL’ ın “Mahir Kaynak” dediği, EROL M’in“Evet” dediği, HÜSEYİN VURAL’ ın “Bi boka yaramayan adamdır o” dediği, EROL M’in“Aynen öyle” dediği, HÜSEYİN VURAL’ ın “Ben bi sene karşılıklı oturdum onla MİT’ te” “ın evet evet evet bi sene onunla Süleymancı Amerikancı Hiramcı (Hiram ABBAS olduğu değerlendirilen) pisliğin biridir” dediği, EROL M’in“şerefsiz alçak” dediği, Hüseyin VURAL’ ın “Şerefsizdir şerefsiz ben onu bi toplantıya çağırdılardı konuşmacı olarak geldi beni görünce zaten altı üstüne döndü ama kızı öyle değil kızını küçüklükten beri tanırım va severim onu” dediği, EROL M’in“ama şimdi galiba oda babasının izinde” dediği,

Tape No: 4830 da, 04.04.2008 günü saat 02:51’de F.S.T. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; F.S.T.’ ın “Sanıyorum bundan böyle bu sizi bi araya getiricek zaten ama sizinle de program yapmaya devam edecek gibi bir izlenim aldım sol tarafına oturtmuş sağına da Yalçın Küçüğü böyle şeylere çok dikkat eder” dediği devam eden görüşmede F.S.T.’ ın “Yani muhteşem o Rıdvan AKAR saygılı sizin üzerinizde bi araştırma yapmış bi şeyler çalışmış dersini çalışıp gelmiş ama tabi o kadar duayenin arasında çok yani işte zayıf” dediği devam eden görüşmede ise EROL M’in “İşte şeyin Yaşar Paşanın bu konudaki tepkisini merak etmekteyim öğrenebilirseniz eğer” dediği, F.S.T.’ ın “Biraz tedirgin olduğu kanaati var onu da Noyan Paşadan öğreniriz”dediği,

Tape No: 4831 da, 04.04.2008 günü saat 03.02’de F.S.T. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; F. Sevinç T.’ ın “Biz artık sanalız” dediği, EROL M’in“He biz artık balkondan indik biz artık analız” dediği, F.S.T.’ ın “Biz biz çoktan biz pardon ya şöyle biz çoktan balkondan indik biz artık sanalız” dediği, EROL M’in“Sanalız” dediği, F.S.T.’ ın “Sanalız” dediği EROL M’in“He çözmem lazım bunu” dediği,


Tape No: 4832 de, 04.04.2008 günü saat 12:44’de İdris …ile  yapmış olduğu görüşmede özetle; İDRİS’ in “ Mehmet Ali AKTAŞ şimdi telefon etcem ona o saatte koyduğun programı” dediği, EROL M’in“Abicim o programın içinde söylenenlerin niçin önemli olduğunu cihet askeriyeden bana yapılan dönüşlerden anladım” dediği, İDRİS’ in “Yalçın hoca gene çaktı paşaya” “İnanılmaz inanılmaz bişey dedimki dedim bak hocam ucuz kahramanlık yapıyosun eee içeri gideceksek beraber gidecez sen giderken beni de sürükleyeceksin bırak dedim Allahını seversen” “Gülüyor biz biz şeyi bıraktık abi Ergenekonu biz estergonla meşgulüz biliyosun” “Biz Ergenokonla estergonla meşgulüz ya gülüyor” dediği, EROL M’in“Abi orda yalnız bir iki tane mesele vardı o bitane söylediğim bi iş vardı ya Türk Ordusu gelirse yirmi beş yıl gitmez meselesi bak o onun üzerinde dur o önemli bi mesele o önemli bi mesele orda orda başka bişey anlatmaya çalıştım” dediği,  

Tape No: 4833 de, 04.04.2008 günü saat 12:49’de Bülent A. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M’in“Bakalım bakılım abi bakalım enteresan öbür Rıdvan tabi editör kıvrandı durdu yok demokrasi yok bilmem ne manyakmısınız lan siz salak  ortada Vatan kalmamış demokrasi” “Kesinlikle öyle Mehmet Ali BİRANT dediki proğramda  sonra Erol efendim dedim ya dedi ben anlamadım efendim dedim Allahın aşkına dedi şimdi başka bir Ergenekon var şimdi bu Ergenekon da bütün bu adamların komutanı sen misin yoksa ne oldu dedim ya dedi itaate baksana dedi adamın abi yerlere yattım abi dedim yok yanılıyosunuz ama dedim ben şimdi sana bir sır verecem yalnız dedim bana şeref namus sözü ver” BÜLENT A.’ nın “Evet” dediği, EROL M’in“Bana Kerim TOK sözü değil durdu ne demek istiyosun dedi sen  dedim namus sözü ver ben sana bir sır verecem nedir o dedi abi dedim şimdi Yalçın Küçük hocanın falan içinde olduğu bizim bir örgütlenmemiz var  şimdi bu kaladı böyle biliyomusun” dediği, BÜLENT A.’ nın “Yapma ya” dediği, EROL M’in“Yapma ya dedi ...anlaşılmıyor) nedir abi dedim estergon  ha ha ha biz dedim abi Yalçın hocayla Ergenekondan vazgeçtik biz abi Estergon peşindeyiz dedim dondu sustu böyle Allah cezanı versin senin dedi ulan bende nefesim kesildi noluyo diye bakıyorum” dediği, BÜLENT A.’ nın “Ankarada ülkücü camianın gündemine oturdun abi bak söyleyim sana” dediği, EROL M’in“İyi  iyi” dediği, BÜLENT A.’ nın “Böyle bi çocuklar falan filan var böyle baktım sabah bugün ölüm yıldönümü onada gitmemişler geliyolar meseleyi işte konuşalım hocayla filan Ankara'ya geliyomu yani böyle bir süreç var abi” dediği, EROL M’in“Onlar meseleyi anlamışlar demi artık MHP ülkücü bir parti değilde bu şeyin komplonun merkezindeki partidir diye” dediği,

Tape No: 4834 de, 04.04.2008 günü saat 18.42’de Murat… ile yapmış olduğu görüşmede özetle; MURAT’ ın “Dün ihtilali yapmış bitirmişsiniz” “Kurmay albaylar işi bitirmişler” dediği, EROL M’in“Ciheti askeriyeden çok güzel tepkiler var” dediği, MURAT’ ın “Ergenekon mergenekonla” dediği, EROL M’in“Çok şey yaptılar Ergenekon meselesi dedimki o Rıdvan’a onun editörü varya çocuk” “Aynen öyle tabi bu dedim ahlak meselesidir onun için dedim bu açıklanmaz bu benle birlikte mezara gidicek bitti.” “Tabi söyledi zaten diyo ki ilk defa siz söylediniz ve herkes merak ediyo yani bu neyin çerçevesi bende dedim bak herkes merak ediyo bu konuşmanın nerde olduğunu da dedim anlatıyım şimdiye kadar söylemedim bak dedim falanca yerde bu konuşma oldu noktasını da söyliyim ki dedim birilerinin içinden çıksın bu iş şeyi anlattım Hüseyin asıl Hüseyin KIVRIKOĞLU'nun Hilmi paşayı genelkurmay başkanı olmasın diye cumhurbaşkanı ve başbakana nasıl şikâyet ettiğini anlattım” dediği, EROL M’in“Hocam iyiydi iyi program iyiydi yani herkes de çok çıplak bişey söyledi yani üç kişide ülke artık parçalanıyor” dediği, MURAT’ ın “Evet” dediği, EROL M’in“Ülke artık parçalanıyor” dediği, MURAT’ ın “Benimde hep söylediğim final final final buydu işte hocam” dediği, EROL M’in“Tabi tabi tabi” dediği, MURAT’ ın “Senelerce söyledim kimse dinlemedi napıyım” dediği,

Tape No: 4836 da, 04.04.2008 günü saat 20:17’ de M.Ü.E. ile yapmış olduğunuz görüşmede özetle; EROL M’in“Bide şeyin ciheti askeriyede de çok inanılmaz bir yankı yapmış” dediği, M.Ü.E.’ in “Dimi” dediği, EROL M’in“Tabi tabi yankı yapmış şeyin Büyük Kumandan haber gönderdi” dediği, M.Ü.E.’ in “Eeee” dediği, EROL M’in“Balkondan indik biz sanal sanalız diye tam çözemedim ne olduğunu ama” dediği, M.Ü.E.’ in “Balkondan indik biz” dediği, EROL M’in“Sanalız” dediği, M.Ü.E.’ in “Sanalız” “Yani sanal şuanda görünmüyen demek” dediği, EROL M’in“Evet yani” dediği, M.Ü.E.’ in “yada  eee göründüğü sanılan aslında olmayan” “Yani müthiş bir ikiliydiniz oda müthiş herhalde şeyine çok enteresan birinci ordudan alsınlar diyo çünkü ordakiler oturuyo yatıyo diyo Tolon paşası diyor” dediği, EROL M’in“Çok dehşet abi ben ona söyledim zaten Yalçın'a söyledim ki hocam dedim tanrı her şeyi mükemmel yaratmış yani tartışmıyoruz fakat dedim  bir hata yapmış şimdi Mehmet ALİ BİRANT' ta baktıyo Mahir Hocaya bakıyo Mehmet Ali bey noldu lan gene dedi dedim ki ya tanrının hatası şurda şeytanı yaratmış Yalçın Küçük  hocayı niye yaratmış anlamadım ben  dedim abi millet koptu orda koptu koptu” dediği,

Tape No: 4838 de,  05.04.2008 günü saat 14:53’de Sevinç …ile  yapmış olduğu görüşmede özetle ; EROL M’in“Böyle bi karakterse kardeşim bu kadar bi büyük projede falan nasıl birlikte olup yürürüz yani devamlı olarak etek mi topluycaz onun için bi görelim derdim uygun görürseniz” dediği  devam eden görüşmede EROL M’in“Bi bi bi bakın yani nasıl subay bu adam yani bilmiyorum ki abi nasıl Kurmay subay onu da anlamadım yani” dediği,
Tape No: 4840 da, 07.04.2008 günü saat 11.04’de Kürşat T. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M’in“Valla kötü işte o akşam anlattık giden süreç belli ülke doğrudan doğruya parçalanmaya gidiyo bunun tartışması bile yok yani kim bunun aksini söylüyosa yalan söylüyo” dediği, Kürşat T.’ nın “AKP içinde de çok ciddi bi sıkıntı var yalnız dikkat ettiniz mi bilmiyorum” dediği, EROL M’in“Var tabi var tabiî ki var tabi” dediği, Kürşat T.’ nın “Şimdi cemaatler çatışmaya başladı” dediği, EROL M’in“Tabi tabi tabi nur” dediği Kürşat T.’ nın “Şimdi nur cemaati ile Nakşi Bendi cemaati” dediği, EROL M’in“Tabi tabi tabi Nurcular Nakşiler tabi canım parayı paylaşamadıkları için çatışıyorlar” dediği, Kürşat T.’ nın “Evet evet” dediği, EROL M’in“Tabi para paylaşamadıkları için çatışıyorlar” dediği,

Tape No: 4841 da,  07.04.2008 günü saat 21:37’de NİNA…… ile yapmış olduğu görüşmede özetle; NİNA’ nın “Ya bu Türk Silahlı Kuvvetlerinin desteklediği isimlerle ilgili” dediği, EROL M’in“Bi göriyim bakim Taraf gazetesinde demi” dediği,  NİNA’ nın “Ya çok kötü bizim gazte varya Erol bi bokluk yapmışım haberim yok yani neyse bugün gittim Fatih ALTAYLI ile konuştum” dediği, NİNA’ nın “Ya bu Tarafta çok büyük hata yaptım ya Erol ya Halil bana diyor ki hemen ayrıl valla çok üzüldüm ya” dediği, EROL M’in“Hemen ayrıl” dediği, NİNA’ nın “Yani öyle olucağını tahmin etmiyordum” dediği, EROL M’in“Hemen ayrıl hayatım bunlar bunlar şerefsiz ispiyoncu ahlaksız bi gazete oldular tabi” dediği, EROL M’in“Bi taraf gaztesi alayım bakayım bulabilirmiyim” dediği, NİNA’ nın “Bi al ya senin listen var ee şey Türk Silahlı Kuvvetlerin desteklediği insanlar arasındaymışsın” dediği, EROL M’in“Köpekler köpekler” dediği, NİNA’ nın “İkinci ikinci andıç ortaya çıktı” dediği, EROL M’in“İkinci andıç öylemi” dediği, NİNA’ nın “Evet evet o listenin içinde sende varsın” dediği, EROL M’in“Bunlar ne şerefsizler ya bunlar zaten biliyosun bu Ergenekon meselesi çıktığından beri bisürü millet beni hedef göstermeye çok çaba harcadı” dediği, EROL M’in“Sizinkiler de yazdı ahlaksızlar tamam mı” dediği, EROL M’in“Bu toprakların biliyosun ispiyoncusu çoktur şerefsizi” dediği, NİNA’ nın “Çok valla doğru söylüyosun” dediği, EROL M.’ in “Tabi hayatım bu şerefsiz meslek tabi tabi bu şerefsiz mesleği yapıyor bunlar dünyanın en şerefsiz mesleği ispiyonculuk ama onlarda bunu yapıyorlar” dediği,

Tape No: 4842 da kayıtlı 08.04.2008 günü saat 15:35’de Saynur……ile  yapmış olduğu görüşmede özetle; SAYNUR’ un “Ya bugün gördün mü şu Andıç meselesini” dediği, EROL M’in“Ya gördüm gördüm” dediği, SAYNUR’ un “Eeee şu yönü beni ilgilendiriyo şimdi bu ee yani evet şu veya bu şekilde andıçlar tartışma yaratıyo ama bu Genelkurmayın her türlü belgesinin böyle yani dışarıda dolaşması beni ilgilendiriyor açıkçası” dediği, SAYNUR’ un “Yani eee hani ne diyo Erol MÜTERCİMER kayrılması gereken insan olarak ee” dediği, EROL M’in“Bu andıçta böyle abi bu andıçta böyle öbür andıçtada mahkemeye verilmesi gereken bi insan olarak hatırlıyosun hani Ufuk GÜLDEMİR’in adı benim adım geçen andıç Haber Türkün” “O oda Hilmi ÖZKÖK zamanındaki bi andıç abi ondanda söz edelim işte bu andıç meseleleri bi kere buradaki liste eski bi liste yeni bişey değil bu muhtemeldirki iki bin iki seçiminden önce her ne kadar bunun iki bin altı diye ifade ettilerse de orda bi hata var” “Ama mesele bunun havada uçuşması meselesi tabi yani doğru söylüyorsun” “Ama genelkurmaydan nasıl çıkıyo bunlar” “Olur olur ben ordaki sistemide anlatırım bu bilgi sızdırma sistemini yani bu nelere mal olucak bu gidiş işte asteğmenler orda çalışamıycak askerler alınamıycak bu nelere mal olucak arkası yani arkası işte inanılmaz bi güvensizliğe mal olucak Türk çocuğuna karşı” “Şey dersin işte ya Doktor Erol MÜTERCİMER Ticaret Üniversitesi Öğretim Üyesi dersin ardından da işte şey dersin söz edebilirsin işte şöyle birisi birisi diye o yazınca da yani hem ordudan gelen bi adam işte hem bu kadar yılın hocası yani meselenin o iki tarafına da bakan birisi o zaman burda daha soğukkanlı bi şey yapalım yorum yapalım” dediği, 

Tape No: 4843 da,  08.04.2008 günü saat 23:27 X Bayan Şahıs ile yapmış olduğu görüşmede özetle; X Bayan Şahsın “Ticaret Üniversitesi Uluslar İlişkiler Uzmanı Stratejist Doktor Erol MÜTERCİMLER şu anda telefon hattımızda Erol MÜTERCİMLER iyi geceler” dediği devam eden görüşmede X Bayan  Şahsın “Şu andıç olayına ve isiminin şu veya bu şekilde bu andıçlar da yer almasına bir kara listede desteklenmesi gerekenler arasında öncelikle bunu  sormak istiyorum nasıl değerlendiriyorsunuz? dediği devam eden görüşmede EROL M’in Andıç işini öncelikle şöyle değerlendiriyorum şimdi bu tür andıçların hazırlanmasını doğal karşılıyorum çünkü neden sonuçta Türk Silahlı Kuvvetleri  Genel Kurmay bir ulusal güvenlik unsuru  ulusal güvenlik unsuru bunları hazırlar ha ama içeriği böylemi olur böylemi olmalıdır bu ayrı bir tartışma konusu anacak ben şunu görüyorum her iki andıçta da yani daha öncede işte demin o belirttiğiniz şekliyle kara liste olarak andığımız andıçla bu 2006 da  hazırlanan her ikisine de baktığımız zaman burada çok profesyonellik görmüyorum çok profesyonellik görmüyorum derken şu açıdan bunu değerlendiriyorum buradaki insanlara baktığımızda yer aldırılan insanlar ve ilişkiler ağına bu bir iki birinci andıçta bu 2006 da burada desteklenecek insanlar olarak yer aldırılanların bir kısmının 2007 deki andıçta yer aldırılmaması gerektiği  ve karaya listeye alınmış olması bir kere çok büyük bir kopukluğu gösteriyor ya ikinci andıçı hazırlayanlar bundan haberdar  değil ki önce bu hazırlandığa göre demek ki arada böyle bir bozukluk var fakat üçüncü bir unsur var dikkat edilmesi gereken her iki andıç ta hazırlandığında genel kurmay başkanı aynı kişi kimdir Hilmi ÖZKÖK paşa peki ne görüyoruz biz burada biz bur da ne görüyoruz gördüğümüz şey şu  Hilmi paşa ne söylüyor türk basınına benim demokrat olmuş olmam kabahat mi? Ben demokrat birisiyim diyor idi peki nasıl oluyo da  demokrat diyen bir genel kurmay başkanı döneminde bunlar hazırlanıyor ve bu şekilde insanlar bu şekliyle listelen listene biliyor o nedenle bence asıl dikkat edilmesi gereken husus bu konunun analizi çerçevesinde ele alınmalı diye  düşünüyorum burada işte söyleniyor diyor ki abd Avrupa birliği soros…….(anlaşılmadı) stklar yardım yapılıyo ve  ülke  buradan bölünecek ama ilğinç olan nokta şu peki abd  bu anlamıyla bölecekse ve bölüyorsa  o zaman temel soru Türk Silahlı Kuvvetleri bir nato  ordusu degildir bizim bütün bu ilişkilerimiz abd ile devam etmiyor mu onun icin burada çok ciddi biçimde soru işaretleri var diye düşünüyorum kısacası sormuş olduğunuz sorudan hareketle bu andıçlara baktığın zaman ikisin arasında bir ilişki olmadığını  her ikisinide böyle çok profosyonelce hazırlanmamış olduğunu üçüncüsüde bu hazırlanmada dışarıya bir şeyler sorulmuş olduğunu değerlendiriyorum bunu şöyle değerlendirmek lazım haahhhh bir işte bu kadar yıl artık söylememde bir sakınca yok bu kadar subaylık yapmış birisiyim bunun iki yıla yakın kısmıda deniz kuvvetlerinde Ankara da karargahta geçti şimdi türk silahlı kuvvetlerinde  oraya gelen er dahil olmak üzere erden or amirale yada erden orgenerale  kadar müthiş bir güven vardır yani mesele buradaki ilişki ve iş  güven esasına üzerine kurulmuştur onun için bu odalar erlerede açıktır mesayi biter erler buraya gider buralarda postalar vardır pasoparo..(anlaşılmadı)vardır askerler burda çeşitli dolayısıla bakın buraları hep bunlara emanet edilir ve hiçbir zamanda  buradan  olumsuz bi şey çıkabileceği düşünülemez düşünülmez oysaki güvenliğin esas unsuru olması ğereken bu kadar önemli bir kurumda acaba bütün personel her şeyleri görmelimi diye çok temel bir soru var yani bu erden astsubay sınıfı buna dahil şimdi burda çok ciddi bir şekilde zafiyet olduğu ortaya çıkmış durumda çünkü havada uçuyor ama bunun şimdi iki şıkkı var iki türlü düşünelim birinci şık..“İstihbarat örgütleri Silahlı Kuvvetlerden söz etmiyorum İstihbarat Örgütleri zaman zaman dünyanın her yerinde bu tür belgeleri kendisi dışarını çıkarır buradan amaçlardır vardır ya kamuoyu oluşturmaktır ya bu belgenin üzerinden zaman geçmiştir zaman geçmiş olması bazı insanların afişe edilmesi de gerekir gibi o istihbarat örgütlerinin yöntemidir” “….Bu yürüdüğü için aradan bunlar bunları birileri alıyor diye değerlendirmekteyim şimdi baktığınız zaman tabiî ki burda zafiyet var ve üst üste aynı genel kurmay başkanı döneminde bunların hazırlanmış olması da zaten başka bir şeyi gösteriyor diye düşünüyorum oda ne oda şu dikkat e çok önemli kendisi açıklamış olduğu için artık söylememizde bir sakınca yok.Hüseyin KIVRIKOĞLU paşanın söylediği bi ifade vardı ne demişti ben görevdeyken benim yerime gelecek olan genel kurmay başkanı olan Hilmi ÖZKÖK adayını ben buraya gelmesini istemedim çünkü buradaki din tırnak içende söylüyorum dinci yada dinsel bi takım faaliyetlere karşı yumuşak yada hoş görülü davranıyo diye de bi şey söylemiş idi fakat bu andıçta dikkatimi çekiyo şimdi ikinci yayınlanan yani bu 2006 daki andıç da bütün isimler bir yana burada bir isim var İskender pala bu herkesin dikkatinden kaçtı niye biliyor musunuz neden önemi büyük çünkü aynı İskender PALA Profesör İskender PALA 1996 yılında Türk Silahlı Kuvvetlerinden değil Deniz Kuvvetlerinden Oramiral Güven ERKAYA’ nın Kuvvet Komutanlığı döneminde irticayi faaliyet nedeniyle ihraç edilmişti aynı profesör İskender PALA bu sefer Türk Silahlı Kuvvetleri tarafından korunması gereken yada yardım alınması gereken yada yardım edilmesi gereken öğretim üyelerinden birisi olarak gösteriliyor” dediği,   

Tape No: 4844 da,  08.04.2008 günü saat 23.51’de Yaşar O. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; YAŞAR O.’ ın “Erol, ama İSKENDER PALA’ yı iyi söyledin ha.” “Vallahi çok iyi söyledin. Bugüne kadar kimse söylemedi o şerefsizi, o da bu Türkiye’ nin şu anda en nema alan adamlarından biri haline geldi ya. İskender PALA’ yı Silahlı Kuvvetler destek olacak mıymış, öyle bişey mi varmış.” EROL M’in“Evet, evet” dediği, YAŞAR O.’ ın “Yeni geldim. Bu Terörle Mücadele’ deydim.” “Yazım çizim devam. Bu şey çıkmıştı, son kitapta çıktı “RUS STRATEJİSİNİN MİMARLARI” o da çıktı” “Şimdi yakında da “DEVLET” çıkıyor. Hani şu adını beraber koyduğumuz kitap vardı ya” dediği, EROL M’in“Hangisiydi o.” dediği, YAŞAR O.’ ın “Hani KUTSAL DEVLETİN MEŞRUİYETİ”  dediği, EROL M’in “Ha, Kutsal Devletin Meşruiyeti, anladım, tamam.” dediği,

Tape No: 4845 da, 09.04.2008 günü saat 00:13’de X Bayan Şahıs  ile  yapmış olduğu görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHSIN “Hı, Hilmi ÖZKÖK’ ün üstüne dikkat çekmeniz kadar muhteşem bi olay yoktu. Süper yani, adamın kafasını kestiniz yani.” “Bu arada KIVRIKOĞLU Paşa’ ya sahip çıkmanızda çok hoştu. Çok çok çok çok güzeldi.” dediği, EROL M’in“Tabi tabi orda bide şeyi söylemek lazım aslında yani. Bu Silahlı Kuvvetlere karşı da yürütülen bi psikolojik harbin bi parçasıdır.” “Yani onuda bir şey yapmak lazım.” dediği, X BAYAN ŞAHSIN “Onu bi ara, ya evet İSKENDER PALA’ ya değinmeniz muhteşemdi.” dediği, EROL M’in“Gayet tabiî ki efendim ya, siz bunu ihraç edin şeyden, eeee İRTİCA’ dan” dediği,   

Tape No: 4846 da, 10.04.2008 günü saat 10.28’de Sinan AYGÜN ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M’in“Sağol, iyiyim, iyiyim. Ya seni hep arayıp kutlayacağım. Bu ALİ KIRCA’ nın programındaki konuşmaların ve tavrın için.” dediği, SİNAN AYGÜN’ ün “Sağol canım abim.” dediği, EROL M’in“Kardeşim benim. Yüreğine ve beynine sağlık. Sağol Varol.” dediği, SİNAN AYGÜN’ ün “Bu akşam vurup kırıp geçirecem abicim. Çok güzel belgeler açıklıyorum abi.” “Abi bu, görüş, herhalde iktidar parti kapanacak.” “Aşağı yukarı 11-12 kişiye ceza gelicek. Ondan sonra tekrar şekillenecek. Yani bu kadar radikal olmayan, bu kadar halkı germiyen işlerden geçiş süreci içinde böyle bişey yapıcaklar. Bilhassa” “Yani şu var abi, siyaset (anlaşılmıyor) yer almak, Bakanlık bu falan şey, yani ben şeyde yer alma istiyorum. Bu Türkiye’ nin çıkışında” “Milli Mücadele mi dersin, bunu ben çok mu abartıyorum, onu bilemiyorum.” “Bu çalışmanın içinde yer almak istiyorum. Nerde olur. Milletvekili olarak mı olur, Danışman olarak mı olur, kapıcı olarak mı olur, ne bilim, çaycı olarak mı olur, ona daha karar vermiş değilim. Çünkü benim beklentim yok yani. Siyasetten bi beklentim de.” dediği, EROL M’in“Ama şöyle bişey, şöyle bişey yapmalısın. Şimdi doğru olan da o. Siyasette yer almak zorundasın bak durumundasın demiyorum, siyasette yer almak zorundasın. Onun için bu yeni yapı yapılanma ve siyasi parti öyle bir mimari yapının dizaynı için düşünmelisin.” dediği, SİNAN AYGÜN’ ün “Evet” dediği, 
Tape No: 4847 de, 10.04.2008 günü saat 14:19’da Murat…. ile yapmış olduğu görüşmede özetle;
EROL M’in “Ne oluyor, ne bitiyor. Düşünsenize yani, bi önceki ANDIÇ yayınlanıyo adım var, bu Andıç yayınlanıyo gene adım var, iki Andıç’ ın ikisi de HİLMİ ÖZKÖK zamanı, bu nası iş abi ya” dediği, MURAT’ ın “Evet evet” dediği, EROL M’in“Abi bu nası iş ya. Bide aynı Hilmi ÖZKÖK kalktı Hürriyet’ lere demeç verdi, Doğan Medya Grubuna. Demokratsam bu suç mu diye. Arkadaş hem nasıl Demokratsın, hem nasıl bu Andıç’ lar” dediği, MURAT’ ın “Ee GLADİO bu ya, Gladio, gerçek Gladio bu” dediği, EROL M’in“Evet, pardon ya” dediği, MURAT’ ın “Gerçek Gladio bu” dediği, EROL M’in“Pardon ya, ne yapıyosun sen ya, sen memlekette bulunan herkesi EROL MÜTERCİMLER gibi adamları bile DOĞU PERİNÇEK eşittir Erol MÜTERCİMLER haline sokuyosan yuh olsun, al sana” dediği,  EROL M’in “Öyle tabi yani, şeyi bağışlayamıyolar. Ben KEMALİST’ im diye bas bas bağırmamı bağışlıyamıyolar bi türlü. Yani size söyliyim” dediği, MURAT’ ın “O da var. Korku da var hocam, korku da var” dediği, EROL M’ in “Tabi ki var” dediği, MURAT’ ın “O, o Andıç’ ta başkalarının isimleri başka şekilde var” dediği, EROL M’in “Evet” dediği, MURAT’ ın “Sizin ki başka şekilde var. Başkalarının ki de başka şekilde var” dediği, EROL M’in“Ya düşünsenize şimdi. Andıç’ ta diyorki, Silahlı Kuvvetleri’ nin hani ne diyelim, sahip çıkması gereken hani Bilim adamı gazeteci diyo ya” dediği, MURAT’ ın “Evet” dediği, EROL M’in“Mesela bakın orda İSKENDER PALA ismi de var” dediği, MURAT’ ın “Evet” EROL M’in“Arkadaş İskender PALA’ yı 1996 yılında bu Silahlı Kuvvetler irticai faaliyetler nedeniyle ihraç etmedi mi, Binbaşı iken, etti” dediği, 

Tape No: 4848 da, 10.04.2008 günü saat 21:36’de F.S.T. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; F.S.T.’ ın “Bende dün gece çok kötü halsizim şimdi 21. yüzyılda hiç geçirmemiş 20. yüzyılda 4 tane kanamam var ama geldi işte Dün yine hoş olmayan adamlar gelmiş beni aradılar falan off falan falan. Neyse şimdi güzel bir şey söyleyim yarın neydi bizim komutan İstanbul’ a geliyo o yanındaki MARVAİ meşhur bir Arapmış onu İstanbul’ a getiriyo” “Ondan sonra dedim bak bu seferde bir şekilde dedim ulaş artık dedim yani sanal olacak” dediği, görüşmenin devam eden kısmında, EROL M’in de“Yarın yarın çok şeylerim var yarın bağlantılarım var yarın telefonla bi konuşalımda” dediği,

Tape No: 4849 da, 10.04.2008 günü saat 22:00’de H.S.U. ile  yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M’in“He he bu Albay yarın Arapla birlikte geliyomuş İstanbul’ a” dediği, görüşmenin devam eden kısmında H.S.U.’ in “Abi nano teknoloji meselesi. Amerikadan bazı belgeler indirdim şurdan buradan hani devletin bu işe karşı Amerika da şey yapmış daha çok yapın şu şekilde yatırımlar yapın gibi yoğun bir çizgi çizmiş insanlara. Ordan çıkarttığımız şeylerle yani geleceğin işi fakat şey tam terimsel anlamda işin içine giremediğim için çok büyük yatırım lazım muhtemelen. dediği, EROL M’in“Okey ya onlara ben söyleyim bak bunun başlangıcı o kadar büyük paranın içerisinden tamam mı kardeşim bak bana söylenen rakam büyük para. Onun içinden birkaç milyon dolarla başlandığında bununla ilgili olarak Avrupa Birliği fonlarından falan abicim iyi şeyler alınır paralar alınır ben sana söyleyim” dediği, görüşmenin devam eden kısmında yine EROL M’in“Şimdi şimdi o paranın bu fon tamamen hangi Arap fonu bilmiyorum ama şimdi Arapla geldiğine göre emin oldumki bu Arap parası abi artık emin oldum yani bundan zaten şey demişti eğitim ve sağlık alanlarında iş yatırım öyle bir koşul varmış.” “Ben Ankaradan işte o şeyden onu öğrendim Ankara’ daki adamımdan onu öğrendim yine az önce yine aradı böyle böyle yarın geliyor İstanbul’ a Arapla birlikte işte durum böyle çerçeve bir görüyüm bakayım gidecekler İngiltereye parayı almak ya da neyse onun adı evet daha net biçimde meseleyi görücem inşallah nasip kısmet yani iyi olacak ben inanıyorum Sinan. Birazcık ahh geç olucak ama umuyorumki iyi olacak abi” dediği, EROL M’in“Şimdi bende onu söyledim zaten Ankaradakilerine şeye buraya nasılsa geliyor Erol albay işte o geldiğinde Dilek arasın nasıl olsa yanında o arap var belki arapla birlikte şey yapmak isteyebilir görüşmek isteyebilir aslında iyi olur çünkü bir seferde konuşulur o iş İngeltereye geçmeden o zaman göbeğini kesmiş olurum şeyide görmüş olurum boyutununuda görürüm meseleninin iyi olur o zaman olur bi Erol albay gelsin yarın o bi gelsin bakalım çünkü cumartesi günüde başka bir şey var Binbaşı var gelecek Nihat yarbay var onunlu gelecekler” “O o bi gelecek bakayım bi cumartesi günüde onlar belki gelip dönücekler cumartesi günü dönücek falan filan bilmiyorum çünkü bu Aziz YILDIRIM la şimdi o silah meselesi varya ona gelecek” dediği,

Tape No: 4851 da, 11.04.2008 günü saat 21:40’da F.S.T. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M’in“Yarın şey vardıya Nihat Yarbay Nihat ÖZDEMİR” dediği, F.S.T.’ nın “Bana da gelicem gelicem demişti çok mahçup bana ya bide işi vardı Köksal abi ile Köksal TOPTAN la. Doğru düzgün bilgi hazırla gel dedim. Böyle söyleyince insanlar yok oluyolar” dediği, EROL M’in“Yok yok başka bir albay bilmiyorum bir generalmi birisi olacak yanında kim olduğunu bilmiyorum” dediği, F.S.T.’ ın “Peki bu Ereğli demirçelik ilgilidir” dediği, EROL M’in“Bi bakıcam bir bakıcam” dediği, F.S.T.’ ın “Zonguldak Demirçelik” dediği, EROL M’in“Evet orayla iyi biliyorum belki onla ilgilidir Beyazrusyayla ilgili. Bi gelsin o zaman Erol albay döndüğünde yarın yada ne bileyim öbür gün bir konuşursak tamam tamam konudan haberdar olayım” dediği, F.S.T.’ ın “Oldu ben Nihat ÖZDEMİR i yani düzgün buluyorum ama bir şey görmedim” dediği, EROL M’in“Tamam o çoçuk o çocuk düzgün bir çocuk” dediği, F.S. T.’ ın “Düzgün ama Fenerbahçe konusunda biliyosunuz kumbaralara sahip çıkamadı” dediği, EROL M’in“Biliyorum ama onun çok güçlü değil o” dediği, F.S.T.’ ın “O götürdü beni Azizi YILDIRIM’a ama Aziz YILDIRIM adam değil” dediği, F.S.T.’ ın “Hepimize yok yarın ben çalışıyorum ben. Teslimatımı yaptım ayrıca mutluyum herkese” dediği,

Tape No: 4852 da, 13.04.2008 günü saat 18.28’de Gürbüz ÇAPAN ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M’in“Kardeşim benim ya bu yerel seçime katılıyor musun yerel seçime” dediği, GÜRBÜZ ÇAPAN’ nın “Nasıl” dediği, EROL M’in“Bu yerel seçimde Başkanlığa adaylık niyetin varmı” dediği, GÜRBÜZ ÇAPAN’ nın “Var var” dediği, EROL M’in“Süper yardıma ihtiyacın yani benim bir yardımım olabilir mi” dediği, GÜRBÜZ ÇAPAN’ nın “Var olmazmı ya Erol Allah ını seversen konuşuruz” dediği, EROL M.’ in “Tamam kardeşim peki ne istiyosan varım tamam görüşücez hadi sağlık haberlerini ” dediği,

Tape No: 4853 da, 13.04.2008 günü saat 18.34’de H.S.U. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M’in“Bu sabah bu Ankara daki Erol albay aradı”, “Şeye yarın bana işte şeye hızlı postaya bi zarf veriyo “mail ortamında göndermeyin” dedim. Bana hızlı postayla bi zarf gönderiyo yarın bütün bu şeylerin işte aa hesap durumlarının hepsini tek tek gönderiyo benim hani buna inanmamı için bide oturup şey yani ne yapılması gerektiği konusunda o Londra dan dönene kadar doğru hesap yapabilmem için gönderiyo işte rakamlar şeyler….(bir kelime anlaşılmadı) dediki aaa bu rakam 500 den daha fazla dedi”, “Ve işin daha ilginç yanı bu kimin fonuysa hangi fonsa bu Ahmet ÇALIK ve Mustafa KOÇ onun peşindeymiş”, “Biliniyomuş ikiside fonun peşindeymiş ama dedi ki hiç hiçbi şansları yok hiç bi şansları yok çünkü mesele bitti fakat 2 tane Türk 2 tane Tıp profesörü nasıl meseleye karışmışlar bilmiyorum ama işte onların yüzünden mesele uzamış sıkıntı o nedenden dolayı sıkıntı kaynaklanmış Araplardan dolayı değil”, “Biliniyomuş ikiside fonun peşindeymiş ama dedi ki hiç hiçbi şansları yok hiç bi şansları yok çünkü mesele bitti fakat 2 tane Türk 2 tane Tıp profesörü nasıl meseleye karışmışlar bilmiyorum ama işte onların yüzünden mesele uzamış sıkıntı o nedenden dolayı sıkıntı kaynaklanmış Araplardan dolayı değil” dediği, H.S.U.’in “Peki Araplardan değil de şeyi ayıklamışlar mı o adamları peki aradan” dediği, EROL M.’in “Şimdi o Türkleri anlayabildiğim kadarıyla galiba ayıklamışlar veya bi miktar onlara komisyon mu deniyo artık ne adı bilmiyorum neyse artık böyle bir pay verilecek işte bana bilmiyorum geldiğim zaman anlatıcam dedi bütün öyküyü uzun uzun” dediği, H.S.U.’in “Anladım” dediği, EROL M.’in “Ama hani o Türkler nasıl işin içine karışmış o 2 profesör bilmiyorum onlar Suudi Arabistan daymış o iki tane Türk profesör”, “Aynen öyle tabi canım yani düşünsene Mustafa KOÇ Ahmet ÇALIK her ikisi de fonun peşindeymiş demekki fondaki rakam yüksek ki peşinde 500 için tabi tabi zannetmiyorum yani 500 için ikisi birden dolaşsınlar hiç sanmıyorum gerçi 500 büyük para” dediği,


Tape No: 4855 de, 19.04.2008 günü saat 11:41’de Cihangir T./Sevinç ile yapmış olduğu görüşmede özetle; Cihangir T.’ın “Sağol abi sağol abi ne yapalım Sevinç hanımla beraberiz”, “Ee olmasında pozitiflik olan bir konum var fakat tabi ki ilgili şahıslar nezninde de sorgulayacağım bazı sorular var o bağlamda nedir onun adı ilerleyecez inşallah bakalım” dediği, Erol M.’in “Tamam yani senin aklın kestiyse mesele yok” dediği, Cihangir T.’ın “Yani o şekilde var ama bir de ee ilgili bu şeylerin temsilciliğini yaptığı veya işte vekaleti bende diyen şahıs bu anlamda da sorgulamak lazım artı neydi onun adı hani böyle bir milyar tane senaryo gördük biliyor musun hayatımızda ha onların bi ee ne onun adı değerli olup olmadığını tam bi netleştirelim oldu mu ağabeyciğim” dediği, Erol M.’in Aynı seninle aynı fikirdeyim seninle aynı fikirdeyim dediği, Sevinç’in “Doğru adreste olmanın mutluluğunu yaşıyorum ee bize zaman kaybettirmeyecek aslında ee gerçekten mutluyum şimdi ben komutana sabahleyin not bıraktım diğer iki peypırı’da bana ulaştırsın diye” dediği, Erol M.’in “Evet” dediği, Sevinç’in “Ulaştıktan sonra Cihangir beye onu da getireceğim” dediği, Erol M.’in “Tamam tamam peki Sevinç hanım” dediği, Sevinç’in “Tamam her şey yolunda çok mutluyum çok teşekkür ederim iyi ki varsınız” dediği

Tape No: 4856 da, 19.04.2008 günü saat 11.49’da Sevinç isimli şahıs ile yapmış olduğu görüşmede özetle; SEVİNÇ’ in “Süper doğru adresteyim hemen” dediği, EROL M.’ in “Doğru dimi” dediği, SEVİNÇ’ in “Süper şimdi ee komutanı aradım”, “Ee bende seni aradım diyo hakkaten daha sonra ara düştü aramış (bir kelime anlaşılmıyor) Alkan’a gidiyorum orda buluşalım bende dedim Koza sokaktayım gidiyorum şimdi ee orada buluşup ee o kağıtları da alıp bu adama o kağıtları da bir şekilde bırakacağım”, “Ondan sonra ee bu olmayacak bişey değil adamın söylediği”, “Olabilir biz hatta dedi Hollanda’ya da gidebiliriz çünkü altın karşılığı dedi”, “Biz binlercesini yaptık hanımefendi dedi ee şey Turancı ee” dediği, EROL M.’ İn “Öyle öyle öyle bu çocuklar çok sağlam çocuklar” dediği, SEVİNÇ’ in “Çok çok sevdim ve onlara gerçektende zaman kazandırabilecek şekilde farklı konularında da yardımcı olacam”, “Söyledikleri danıştıkları konuda her şekilde yardımcı olurum ee işte böyle durum şimdi siz bi bi on dakika sonra aldım komutanı arayacağım diye güya beni arıyorsunuz”, “Olabilir Sevinç hanım diye aa biz beraberiz diyeceğim tamam”, “Olabilir ee benim şimdi bir iki görüşmem lazım dersiniz”, “Ondan sonra da zaman kaybetmemek için Ankara’da Cihangir’e yönlendirirsiniz”, “Ben onu alır Cihangir’e götürürüm”, “Çünkü Cihangir bugün öğlen 4’e kadar falan şeyde yerinde” dediği, 

Tape No: 4857 de kayıtlı 19.04.2008 günü saat 12.10’da Sevinç isimli şahıs ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M.’ in “Hah tamam zarf zarf geldi” dediği, SEVİNÇ’ in “Ay buyrun evet bizde şu anda Tekin Altan ee Erol komutanım birlikteyiz efendim” dediği, EROL M.’ İn “Haa tamam tamam selam söyleyiniz” dediği, SEVİNÇ’ in “Baş üstüne” dediği, EROL M.’ in “Şey geldi ben şimdi ben ona bakıp bi de yönlendirecem”, “Söyleyeceğim Ankara’da söyleyeceğim hiç bu İstanbul’lara da gelmeye gerek yok Ankara’da gelip onlara bakacak olan kişiyi de söyleyecem sizi yönlendirecem bi kaç bi kaç dakka sonra telefon edip söylüyorum tamam mı” dediği, SEVİNÇ’ in “Tamam, tamam zahmet olacak efendim tamam” dediği,  

Tape No: 4858 de, 19.04.2008 günü saat 12:28’de Sevinç ve Erol isimli şahıslar ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M.’ in “Ha estağfurullah şimdi şeye ben zarfa baktım tabi içindekilerine de baktım şimdi Ankara’da bir yönlendirme yapayım ama şeye”, “Sizinde bildiğiniz isim”, “Cihangir tamam  mı şeyin ee söyleyeyim mi telefonunu”, “…0 533 817 50 50”, “Tamam tamam o şimdi her şeyi halleder o işin uzmanı hiç şeyinde Erol albayın İstanbul’a gelmesine gerek yok”, “Tamam mı Cihangir meseleyi gördükten sonra zaten ben konuşcam edecem tamam”, “Tamam bi de o öbür eldeki iki tane belge işte o neyse onu da bi görsün tamam ondan sonra” dediği, SEVİNÇ’ in “Hı hı tamam tamam ben size ee komutanımı takdim ediyorum notlarımı aldım telefon numarasını aldım teşekkür ederim” dediği, EROL M’in“Şimdi zarf zarf geldi”, “Ben ordaki göreceklerimi gördüm”, “Şimdi onların içinde realite edilebilecek olanlar var edilemeyecek olanlar var” dediği, EROL M’in “Şey belgeleri” dediği, EROL M’in“Gördüm gördüm gördüm şimdi ben Sevinç Hanıma Ankara’da şeyi kendi çok muhkem bir adamımın şeyini verdim telefonunu verdim ofiste söyledim şimdi onunla konuşacak Sevinç hanım bugün görüşürsünüz kendinizde bi dinler edersiniz tamam mı o da bir görür elde geri kalan var olan işte Sevinç hanımın sözünü ettiği iki tane mi üç tane mi daha belge var demiş idi” dediği, “Bu iş bitmek üzere yani bu sadece çok az bi finansal bişeyi kaldı bunun ve avukatlık ücreti kaldı bu bitmek üzere yani ben ona da söyleyim mi o şahsa söyleyim mi ben ona her şeyi”, “Tabi tabi tabi tabi çünkü benim çok muhkem adamımdır tabi” “Çok yani özelleri söyleyecem onun için haberiniz olsun” “Şimdi şöyle söyleyin özel özelleri söyleyin çünkü bu benim bunlar çok muhkem adamımdır çünkü bütün bu şeyde Avrupa’da bilmem nerde bütün bu işleri takip eden çocuktur o”, “Onun için çok özel bir adama gönderiyorum sizi”,“Okey Cihangir’le onlar konuşulsun ondan sonra bana Cihangir durumu rapor etsin” dediği, 

Tape No: 4859 de, 19.04.2008 günü saat 12:36’da Cihangir T. ile yapmış olduğu görüşmede; EROL M. “Ha şimdi şey bu Erol albay sana geliyo o eldeki öbür belgelerle de”, “Bu işi Erol albayla konuştuğun zaman bi bak bakalım abi burda bir nasıl deyim hani bu adam ciddi mi yoksa bu adam böyle hani düzen dubara mubara mı hah” dediği, CİHANGİR T. “Onun için ben ee detay bilgilerini bildiğim için bu şeylerin”, “Sorgulamasını yapacağım oldu mu abi” dediği, EROL M. “Okey çünkü ben ona söyledim dedim ki özel olan her şeyi hiç bişeyi saklamadan bütün özel bilgileri aktar benim çok muhkem adamımdır onun için şimdi sana en özel şeyleri aktaracak”, “Şimdi sen İstanbul’a geldiğin zamanda ben seni İstanbul’dan bir abimle tanıştırcam çünkü onlarında şirketleri dünyada bu türlü işte krediler bu para çıkışları bilmem ne”, “Kara para İş Bankasını İş Bankası adına falanda takip eden şirketin sahibi”, “Ben seni (bir kelime anlaşılmıyor) tanıştırcam” dediği, 

Tape No: 4861 de kayıtlı 19.04.2008 günü saat 13:10’da F.S.T. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; F.S.T. “Aa gidiyoruz ee şeyi söylemeyi unuttum size Cihangir bey dedi ki bu dedi doğru olabilir aa biz bunun için hemen dedi Amsterdam’a da gidebiliriz dedi”, “Bu arada komutanı değişti ee (iki kelime anlaşılmıyor) ya uzatma hakkını veriyo bu adam dünyanın işte yani tek rakamlı üçüncü dördüncü zenginlerinden bi tanesiymiş niçin Endenezyo pasoportu dedim adamın bir çok pasaportu varmış” dediği, EROL M.’ in “Vardır” dediği, F.S.T.’ ın “İslam olunca zor giriş olduğu içinmiş” olduğu, EROL M.’ in “Anladım anladım” dediği, 

Tape No: 4862 de, 19.04.2008 günü saat 16:01’de Cihangir T. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; CİHANGİR T. “Şimdi adamın beden dilinden ee ben hani bi profesyonel tokatçı modeli gibi (bir kelime anlaşılmıyor) net söyleyim sana ee şöyle söyleyim yani böyle beden dilinde yüzüne bakamıyorsa yani göz temasından kaçınıyorsa mutlaka bi yalan ifade”, “Bir ha var net olarak ee bahsettiği (bir kelime anlaşılmıyor) dedi ki bu ayda İngilizce’de bilmiyorum cartta curtta diyo o ayın içinde dedim (bir kelime anlaşılmıyor) avukatlık ücreti (İngilizce anlaşılmıyor) falan varsa dedim biz bunda yokuz önce iki yüz elli bin dillendirdi tamam mı”, “Sonra geri çekti falan yok işte sekiz nokta dokuz şu var bu var falan filan bakın dedim sizi tenzi ederim ben böyle bir milyar tane senaryo yok İtalya’da Doçe Bankta 15 bin bekleyecez İtalya’da avukat ona göndermeniz lazım İtalya’dan geçecez şudur budur bu tip dedim Avrupa’yı böyle haybiye kendi paranla gidip dolanıpta umut tüccarlığının bu şekilde gereği yok o konuyu geçelim tamam geçtik”, “Öbür konuda nedir o latrop kol karşılığı diyorsunuz ben size şunu söyleyim işte böyle  bi ton hani dolgu malzemesi yok CIAıa’ın korumasında yok zartada zurtada falan dedim onları geç onları geç dedim onları şey yap dedim o adam madem bu kadar büyükte adam bu kadar büyük kapitalin sahibi bir adam neden dedim sizi dedim vekil tayin ediyo yani sizi dedim geçmişe dahil dedim askeri bir hani tecrübeniz varmış bi finansal danışmanı yok mu bu adamın yani nedir yani sizin (bir kelime anlaşılmıyor) falan yok bu manada nedir yani bizimkide kişisel dostluk ya dedim kişisel dostlukta kimse kimseye dedim böyle bir paranın Selahiyetini vekaletini vermez”, “Aaa o mahiyette böyle hemen Sevinç hanım dışarı çıkınca böyle hemen ekstra hani girdiler yapmaya çalışıyo falan filan böyle yani pek güvenilir bir tip olarak şey yapmıyorum bu zaten şey dedi yani hadi maaşa göre haciz maciz olan pek hoş bir adama benzemiyo net söyleyim sana” dediği, EROL M.’ in “Tamam tamam ben senin mesajını aldım çünkü senin izlenimin benim için önemliydi ben Sevinç Toğman’a da söyledim” dediği, CİHANGİR T. “Yok yok hiç gerekmez şimdi zaten ortada ha ha ben dedim ki reel bağlamda bir iş yapılması isteniyorsa 11 sayfalık bizim dedim belli bir ne onun adı proses yönetime ver İngilizce metnimiz var yatırım alanları bunlar sektörler şunlar bunlar aa ne onun adı her şey var onu gönderdim Toğman’a ondan sonra dedim göndersin kardeşim inputu ben koydum ortaya sidbek bekliyorum bu kadar basit reelseler zaten bunu da yer değillerse zaten ordan da ekstra iş bağlamındaki sanatlarındaki eksiklikti ve sıkıntıdan dolayı ordan da ayrıca elemeyi yaparız oldu abi” dediği, EROL M.’ in  “Tamam kardeşim benim peki” dediği,


Tape No: 4863 de, 19.04.2008 günü saat 16:17’de F.S.T. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M.’ in  “Tamam. Yanımızda mı Erol alsam” dediği, F.S.T.’ ın  “Evet biz birlikteyiz bir saniye”, “Ee bu gerçek midir değimlidir, radikal ama ters kelimeler oldu. Ee çünkü orada birde biz fazla bekledik komutanımız o konularda çok hassastır. Birde hani sınıyormuş gibi bir konuşma oldu. Kendi çok rahat bir adam ama alışkın tabi böyle şeylere tabi, e burası da tabi”, “Ben bir dakika ( yanında bulunan kişiye “Tekin bey sizde buyurun ben park edip geleyim” der), ben şimdi Tekin Bey’i de gidip aldım da.”, “Onlara dedim ki gidelim bir yerde oturalım, annemin hesabı olan Yuva Pastanesi var sizi oraya götüreyim dedim” dediği EROL M.’ in “Dur, dur, dur hiç canınızı sıkmayın şimdi Cihangir bana söyledi, Cihangir aynen şunu dedi abi dedi bu albay dedi profesyonel bir üçkâğıtçılığa soyunmuş birisi dedi” Burada dedi ciddi şey var, şeytanlık var dedi. Böyle iş olmaz avukatın parası ödenecek bin tane adam sırada bekliyor. Orada da söylemiş bunun gibi dedi biz bin tane adam görüyoruz bu kadar böyle büyük bir ben şimdi istanbul’da Vahit ÇELİKBAŞ var Fethi ÇELİKBAŞ’ın sorunu” “Heh, işte ben onu ordan konuştum sabah, onun yanından konuştum sizinle Vahit ÇELİKBAŞ’ın işi ne biliyor musunuz?”, “İş Bankası, TMSF gibi bu ….(bir kelime anlaşılmıyor) meseleleri dünyada takip etmek şirketi adamın işi o.”, “Ben ona da söyledim dedim böyle bir şey var. O’da yekten dedi ki; “bu sahtekarlıktık” hiç görmeden dedi söylüyorum zarfı dedi size getireceğim”, “Aman ha bu yalnızca Cihangir benim nezdimde çok test edilmiş muhkem bir adamdır.”, “Gördüğünüz gibi lafının oğlanın önü arkası yoktur. Çat diye söyler hiç öyle dansöz gibi kıvırmaz, bir şey olacaksa olacaktır. Ama dediğim gibi bunlar Erol bey gibi yüzlerce adam gördüler dünyada bunlar. İşi bu sürekli işi bu. Şimdi ben gelen zarfı birde Vahit ÇELİKBAŞ’ a aktaracağım sen hiç merak etme.”, “Sevinç hanım şöyle yapacağız öbür hani iki sayfa daha var ya elinde”, “……..( iki kelime anlaşılmıyor) görünen siz bana onunda fotokopisini çekip siz onları da bana aktarıyorsunuz,”, “Tamam versin ben bunları Vahit ÇELİKBAŞ’ ın önüne koyacağım, o da bu şirketin Londra bürosuna bunları fakslayacak iki saat sonra Londra bize okudum diyecek” dediği, F.S.T. “Tamam birde sizin elinizde şey var ya pasaportlar o adam, o adamı araştırmamız lazım ben internetten dahi bakamadım” dediği, EROL M.’in “Bakın siz hiç merak etmeyin o Londra bürosunun önüne  gittiğinde toplantı yarın iki saat sonra Vahit bey gidecek bildiğim kadarıyla” dediği, F.S.T.’ın “Tamam siz elinizdeki leri de gönderin” dediği, EROL M.’in “Tamam seni Erol bey arasın ben ona söylerim” dediği,

Tape No: 4864  de, 19.04.2008 günü saat  : 17.31 ’de Cihangir T. ile  yapmış olduğu görüşmeden özetle; CİHANGİR T. “Abi bak şöyle söyleyeyim daha bir ay demeyeyim de yedi sekiz aylık bir süreç bağlamında Doçebank için işte böyle, böyle ……….(anlaşılmıyor) ve aynı şekilde ………..(anlaşılmıyor) ve buna pazarlık yapıldı. Ben mahsus yaptım adam mesela beş milyon dolar istiyordu, adam 200’e kadar indi” dediği, EROL M.’in “Evet ya aynen öyle söyledi efendim benim beklediğim şu kadar para, tabi ben büyük bir sabırla dinledim” dediği, CİHANGİR T. “Evet, evet şöyle söyleyeyim abi mesela 8.9 milyarlık bir ………(01.54.83 – 02.24.46 süreleri arası ses çok kötü anlaşılmıyor)” dediği, EROL M’in “Dedim ki valla o kadar büyük deneyimi var ki, yani o konuştuğu zaman önü sonu görüyor sizle ilgisi olmayabilir ama siz sonuçta başkalarının kağıtlarını taşıyorsunuz sizi uyarıyor “arkadaş karşı tarafta bir dolandırıcılık meselesi var. Şimdi biz bunu çözdük ama hani bunun içindeyseniz okey sonuçta Erol abi var arada” dediği, görüşmenin devamında EROL M’in“Enteresan ama ya bu devletin emekli kurmay albayı ne kadar ayıp ya yazıklar olsun size yazıklar olsun ya bu ordu ne hale geldi ya” dediği, Cihangir T. isimli şahsın da “Abi ben, ben ne modeller gördüm ya işte MGK’dan emekli albaylar” dediği,

Tape No: 4865  de, 19.04.2008 günü saat: 17.39 ’da Cihangir T. ile  yapmış olduğu görüşmeden özetle; CİHANGİR T.’ ın “Bu Yarbay Erol Yurdakul’un”, “Ankara’da filmlere taş çıkartacak bir dolandırıcılık olayı ortaya çıkarıldı Milli Savunma Bakanlığı memurlarından Hüseyin Özcan ve emekli Yarbay Erol Yurdakul anlaştıkları Sevinç Yurtseveroğlu adlı aa aşçı kadını orduya mal vermek isteyen firmaya taşeron eşi olarak tanıtarak dolandırıcılık yaptılar” dediği, EROL M.’in “Dehşet dolandırıcı o zaman bunlar” dediği, CİHANGİR T.’ın “Bi de kendini askeri istihbaratçı falan olarak tanıtıyormuş ortalıkta anladın mı”, “Adam İngilizce’nin i’sini bilmiyo” dediği, EROL M.’ in  “Nasıl ateşe bu nası Cidde’de nasıl ateşe demi okey anlaşılmıştır”, “Süper soyadı da Yurdakul ha” dediği, CİHANGİR T.’ ın “Sevinç hanımı Sevinç hanımı evet Sevinç hanımı kesin uyar abi kesin uzak dursun” dediği,


Tape No: 4866 de, 19.04.2008 günü saat: 17.48 ’de Sevinç isimli şahıs ile  yapmış olduğu görüşmeden özetle; EROL M.’ in “Söyleyim ben size 21 Aralık 2003 tarihli Hürriyet gazetesini arşivden indirin”, “Ve baş aktörünün Erol yarbay olduğunu göreceksiniz”, “Köksal KARABAY’ın karısı diye ta hayır bunlar yapmışlar”, “Anlattığı gibi değil tabi tabi tabi bunlar kadını Köksal KARABAY’ın karısı diye tanıtmışlar sağa sola” dediği, SEVİNÇ’ in “Yok onun tersi buna (bir kelime anlaşılmıyor) bu da hatta 600 bin dolar ödemiş o yavere o yaveri ben buldurttum doğru bi de araba almış adama”, “Öyle hem kendi anlattığıyla ee yaverin anlattığı şey oldu mahkemede devam ediyormuş”, “Mahkeme kayıtlarını internete verip onu temizliycektir”, “Hatta döneceğim geleceğim bunu temizleyelim internetten dedi” dediği,


Tape No: 4867 de, 20.04.2008 günü saat: 19.41 ’de Tuncay ÖZKAN ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; EROL M.’ in “Ben Pazartesi akşamı dönüyorum ya bi kaç kere de hep ulaşmaya çalıştım ki bi geleyim seni (bir kelime anlaşılmıyor)  göreyim” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ ın “Baba şu şu Salı günü Salı günü mutlaka bi oturup konuşalım değerlendirme yapalım ya”, “Bu ülke nereye gidiyo biz ne yapıyoruz” dediği, EROL M.’ in “Tamam” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ ın “Bi ortak akıl yaratalım ya” dediği, EROL M.’in  “Yapalım tamam Salı aa saat sana nasıl söyleyim”, “16 tamam peki geliyorum sana okuldan çıkıp sana gelmek zor ordan derse giderim” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ ın “Tamam canım sağolasın” dediği,

Tape No: 4868 de, 22.04.2008 günü saat:21.06’ da Bülent A. ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; EROL M.’ in “Valla sağol Bülent ne yapıyorum valla mahkemelerle uğraşıyorum Bülent şimdi ben yarın sabah erkenden Ankara için yola çıkacağız”, “Bi büyüğümüzle birlikte geliyorum”, “O da bi de İzmir’den geliyo sabah erkenden onu alacağım ordu evinden”, “Tamam konuşcam senle zaten başkada konuşacağımız şeylerde var da” dediği, BÜLENT A.’ nın “Bir sürü mevzu var şimdi” dediği, EROL M.’in “Ya gayet tabi ki edin koordine canım ben şeye de söyledim yani şimdi bi takım insanlara söyledim şimdi Meral Akşener’de aramış Mithat Melen’e söyledim Meral Akşener’le de konuşcam şimdi aramış gerçi telefonu kapalıydı tekrar şeye ulaşamadık ama not bıraktım sizi arıyorum ha” dediği, BÜLENT A.’ nın “Şimdi ha bir iki adam daha var (bir kelime anlaşılmıyor)”, “O çocuklarla o işler sorumlu ee şey Genel Başkan yardımcısı var”, “İşte şey Vedat Bilgin diye”, “Abi özel olarak hatta Basat’la konuştuk”, “Deniz Bölükbaşı’nı aratacağız abi” EROL M.’ in “Bülent bak ben sana söyleyim dengesi yok ben ne yapacağım sonunda bu salakların bütün geçmişlerini ortaya koyacağım (bir kelime anlaşılmıyor) savunmada ne yapacam ben Mahir Kaynak ne yapacak savunmada”, “İşte bi takım insanlar evlerinde falan ziyaret edilecek ona göre randevular şeyler alınmış edilmiş” dediği, BÜLENT A.’ nın “Aklımda aklımda o şey yapma endişelenme ya o konuda” dediği, EROL M.’ in “Bülent’ciğim ben bişeye endişelenmiyorum onlar endişelensin ulan ben zaten bu Akp ben bunlarla kavga ediyorum ya abi bi de ekstra bu heriflerle niye kavga edeyim (iki kelime anlaşılmıyor)”, “Şeyden şirketten birisiyle geliyorum” dediği, BÜLENT A.’nın “Anladım abi” dediği,

Tape No: 4869 de, 23.04.2008 günü saat:13.43’ de M.A.K. ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; EROL M.’in “Sevgili sevgili yargıcım ne var ne yok keyifler nasıl ya dedim ki şeye Demir’e bir araya getiremedin bir türlü tamam mı kendin ortaya düştün bu işin koordinasyonunu yapamadın hiç olmazsa dedim ben telefon edeyim bi sesinizi duyayım hem böyle de güzel günü bi kutlayım”, “Ya ne iyi valla ne iyi oldu deminde dedim ki Demir bak bu kadar zamandır aylardır biz sana söyledik söyledik abi bugün bugün yarın yarın böyle bi bişey yapamadık o zaman de ki arkadaş ben ya kusura bakmayın böyle bir koordinasyonu bir türlü kuramıyorum bir Adanalı olarak çok yeteneksiz bir adamım ve dedim aradan çekil onun üzerine dedi ki ya dedi Ali yargıçta dedi beni dedi yargısız infaz etti sende yargısız infaz ediyorsun (gülüyor)” dediği, M.A.K.’nin “Ben üç gün önce galiba görüştük aylar sonra kendisine gel ağzıma geleni söyledim tabi valla haklı olduğumu düşünerek” dediği, EROL M.’nin “Vallaha iyi yapmışınız bende söyledim vallaha bende aynısını söyledim dedim ki bak biz sana bıraktık meseleyi bir türlü dedim yapamadın yani yapamadın” dediği,

Tape No: 4870 de, 23.04.2008 günü saat:19.01’ de Meral A. ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; MERAL A.’in “İyi günler yani dağ dağa kavuşurmuş ama biz görüşemedik (gülüyor)” dediği, EROL M.’in “Vallaha sağolun varolun ya bilmiyorum ki biz biz vallaha artık okuyamaz olduk biz geçen gün Mithat Melen hoca ile de konuştum o da aynı şeyi söylüyo yan bende okuyamıyorum dedim siz okuyamazsanız biz nasıl okuyacaz peki ya ne oluyo (iki kelime anlaşılmıyor)” dediği, MERAL A.’in “Yani bi şey çalışma mı yapıyorlar artık onu bilmiyorum”, “Ee bir gerilime ya da (anlaşılmıyor) şey özel olarak kendi içlerinde düşünüyorlar onu bilmiyorum” dediği, EROL M.’in “Sanıyorum ki belki de böyle bi şeye biraz ihtiyaç mı vardı neydi bundan sonra galiba daha mı rayına oturacak her şey umuyoruz ve inşallah ya bundan sonraki süreçte ne bileyim hani ülke kazansın demokrasi kazansın”, “Tamam olur olur yapalım sizinkiler bizi mahkemeye verdi”, “Hakkımızda hakaret davası açtılar”, “Be şeyle bilmiyorum ki valla internet sitelerinde okuduk Mahir Kaynak hocayla benim hakkımda”, “Kanal D’de bir programa katıldık 32. günde Mhp’nin lehine konuştuk diye Mhp’yi met ettik diye inanılır gibi değil ya vallahi” dediği, MERAL A.’in “Ondan haberim yok ben onla bi ilgileneyim” dediği, EROL M.’in “İnanılır gibi değil ama ya Meral  mahkeme koridorlarında Mhp’yle mahkemeleşelim mi yani böyle yakışır mı Allah’ınız aşkına yani kalkıp eski defterleri mi açacağız ne yapcaz biz inanamıyorum ben sizinkilere neyse yüz yüze geldikçe konuşalım vallaha inanamıyorum ya”Yani Akp ya biz Akp ile kavga ediyoruz bu nasıl olur bu ya inanamıyorum ben ya” dediği, MERAL A.’in “Ben onu onla ilgilenecem” dediği, EROL M.’in “Bi ilgilensenizde şunla ne olur valla Akp varken Mhp’yle kavga etmeyelim ne olur ne olur etmeyelim  lütfen” dediği,  MERAL A.’in “İlgilencem tamam tamam tamam ilgileniyorum hocam bizim diğer başkanla görüşeyim tamam” dediği, EROL M.’in  “Tamam yüz yüze gelelim bi konuşalım hadi çok konuşcak şey var sağolun varolun sağolun sağolun” dediği,

Tape No: 4871 de, 24.04.2008 günü saat:17.35’ de Bülent A. ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; BÜLENT A.’nın “Yani iddianameye bakacağız bundan bişey çıkmaz ama” dediği, EROL M.’in “Arkadaş bak bundan bişey çıkmaz benim derdim şu bunları hırpalayacağım ben”, “İki Tuğrul Türkeş’in Müncince’nin evine Amerikan konsolosluğunun arabasıyla geldiğini bak şimdi ne ne iyi mi olacak bütün bunlar hah Avrupa’da Mhp ile yayınlanmış kitapları çıkaracağım mahkeme heyetinin karşısına bakın diycem bütün bu kitaplar Mhp’nin nasıl faşist bir parti olduğunu anlatıyo ben ne demişim”, “Bak söylüyorum sana Bülent’ciğim bütün bunların hepsini mahkeme heyetinin huzuruna çıkaracağım ne olcak hah”, “Bi bi de üstelik biz bu savunmayı basına taşıycaz” dediği,

Tape No: 4872 de, 24.04.2008 günü saat:22.25’ de Esat A. ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; ESAT A.’ nın “Yatsı namazını kıldın galiba tesbihtesin EROL M.’in “Tesbihteyim evet, evet” dediği, ESAT A.’ nın “Tesbih yapıyor musun?”, “Kaç 4444” dediği, EROL M.’in “Bakalım sabahlayacağım bu gece, artık 44 bin mi çekerim, 4400 mü bilmiyorum.” dediği, ESAT A.’nın “4444 bu gece ben fetvayı öyle veriyorum”, “Valla işte bende iki saattir havalimanında mahsuruz böyle oturuyoruz şimdi, Büyükelçimle Hocalarımla mahsuruz” dediği, EROL M.’in “ağabeycim iyi yaptın iyi yaptın işte bende bu Sadık hoca ile Atv için ferahladığında konuşalım” dediği, ESAT A.’nın “Yarın bir toplantıya çağırdılar beni ben gidiyorum şimdi Ankara’ya heralde bir iki üç gün toplantıdayım oldu” dediği, 

Tape No: 4874 de,  26.04.2008 günü saat:17.36’ da Sevinç/Peyami isimli şahıslar ile yapmış olduğu görüşmede özetle; SEVİNÇ’ in “Dedim ki Peyami amca ……..(anlaşılmıyor) delikanlının durumu nedir dedim. Beni dedi ikiletmediğimi biliyorsun dedi.buraya geldiğimde de çağırttım konuştum, asla bir yamukluk yok yapmayacaklar dedi bir onu söylemek istedim” dediği, EROL M.’in “Tamam ben öğrendim Faruk BAL emir vermiş mahkemede, şey yapın diye haberi olsun Peyami beyin çok ağır bir savunma hazırlıyorum geçmişleriyle hesaplaşacağım bunların, Peyami beye sanıyorum ki doğru söylemiyorlar, sanıyorum doğru söylemiyorlar” dediği, PEYAMİ’ nin “Efendim” dediği, EROL M.’in “Efendim ha, ha (gülüyor) tekrar merhabalar şey için bu MHP’nin meselesi için söyleyeyim Faruk BAL bu konuda talimat vermiş.  Bende haber gönderdim valla  dedim ki Meral AKŞENER hanımefendiyle de konuştum. Şey dedi ben genel başkanla da konuşacağım.Dedim bakın AKP ile bu kadar kavga ettiğim bir  dönemde sizle mahkeme koridorlarında buluşmak istemiyorum çünkü mecburen siyasi bir dava bu  bütün geçmişi ortaya atmak zorunda kalacağım artık bunlar unutulsun geçsin size son durumu arz edeyim biliniz” dediği, PEYAMİ’ nin “Şimdi bu akşam bana gelecekler bu akşam”Kim dedin mahkemeye veren?” dediği, EROL M.’in “Milletvekili Faruk BAL” dediği, PEYAMİ’ nin “Tamam, tamam ben onu tanımıyorum da ben onu Başkana söylerim.”, “Yo hesaplaşacak halinde yok, niye CHP’ ye almıyorlar sizi bugün kongre neticelerini öğrendin mi?”, “Cumhuriyet Halk Partisine almıyorlar sizi” dediği, EROL M.’in “Almıyorlar” dediği, PEYAMİ’ nin “ (gülerek) Hee... Hesaplaşacak ortam da yok yani” dediği,  EROL M.’in “Yok canım hesaplaşacak ortam mortam yok” dediği,


Tape No: 4875 de kayıtlı 02.05.2008 günü saat: 18.53’te Sevinç … ile  yapmış olduğu görüşmeden özetle; EROL M’in“Bu şeyin komutanın meselesini aa her şey sahte” “İngiltere’den cevap geldi” “Evet evet ordaki adam beynelbinel bir adam çok iyi tanıyorlar çok iyi tanıyorlar kaç çeşit pasaportta gördük görüldü diyorlar” “Tamam mı adamı evet diyorlar adamlar şey uluslar arası şey sahtekar” “Büt bütün o banka şey falan filan görülenlerin hepsi de muhtemel muhtemel denediler ee yüzde doksan dokuz onlarda sahte dediler yüzde doksan dokuz” “Tamam Şimdi bende Cihangir’e de söyledim onlarda araştıracaklar” “Tamam mı şimdi Cihangir’i de benim burda çok sevgili bir abim var işte bu İngiltere’de ki meseleleri de araştıranlar o resmi Birleşmiş Milletlerin hani kurumundan söz ettim ya” dediği, SEVİNÇ’ in “Evet” dediği, EROL M’in “Bu sahtekarlık kurumu hah işte onla bugün tanıştırdım Cihangir’i de onlara çek ettiriyorum” dediği, SEVİNÇ’ in “Ben o zaman sizden şöyle bişey rica etsem ben şimdi bu bilgiyi” “Pazartesi günü ee Gürsel albaya söylüyorum saat on diye muhteşem çünkü” “EROL M’in“Bir o bir o bir de size bişey sorayım ya şimdi bu aa hani benim benim bu şeyle de  başbakanla falan olan davalarımda da” dediği, SEVİNÇ’ in “Hıh” dediği,  EROL M’in“İşte bulunan yargıç vardı bu karikatür davasında da beraat veren yargıç var” dediği, SEVİNÇ’ in “Hı” dediği, EROL M’in“Ya bunun bir ricası var bunun yeğeni olan bir astsubay şimdi bu çocuğun zaten Güney Doğu’dan tayini gelmiş” dediği, SEVİNÇ’ in “Hı” dediği, EROL M’in“Ya bu çocuğun İstanbul’a tayinin istemekteler” dediği, SEVİNÇ’ in “Hı” dediği, EROL M’in“Gürsel albaya bunu acaba” SEVİNÇ’ in “Siz onu bana ilk önce bi gönderinde” dediği, EROL M’in“Söylesek mi tamam ben size bilgilerini göndereyim” dediği, SEVİNÇ’ in “Ben bi yoklama çekeyim de” “Şimdi belki onu başka bir şekilde yaparız anlatabildim mi” dediği, EROL M’in“Bilmiyorum hani ben size işte söylüyorum ki hani doğru olan ne olur” dediği, SEVİNÇ’ in “Gürsel olmazsa başkasına yaptırırım” dediği, EROL M’in“Tamam” dediği, SEVİNÇ’ in “Önemli olan yaptırmak” dediği, EROL M’in“Bir astsubay tayini olduğu için biraz daha kolay olabilir hani belki arada bişey bi bi bakayım ben bende çünkü bi de arada bakıyorum yani Gürsel albaydan hani böyle bişeyi istemekte hani doğru bişey olmayadabilir diye düşünüyorum” dediği, SEVİNÇ’ in “Şimdi lüzumu yok zaten şeyin anlamını yitirir” dediği, EROL M’in“Kaçırır evet evet” dediği, SEVİNÇ’ in “Ee çünkü bu sizin çok önemli bir dava” dediği, EROL M’in“Hı hı” dediği, SEVİNÇ’ in “Aa onlarda bunu çok abesle iştikal buldular” dediği, SEVİNÇ’ in “Ondan sonra işte bilmiyorum bi Anayasa mahkemesi kararını hızlandırılması durumu söz konusu pozitif ya da negatif” dediği, EROL M’in“Negatif olacakmış” dediği, 

Tape No: 4877 de,  07.05.2008 günü saat 21:08’de Sevinç T. isimli şahısla ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; SEVİNÇ T.’ nın “Bu benim üçgenimde Peyami Amcanın hassasiyeti zamanlama eğer karar öncesi olursa şuan kilere çok yarıyor karar sonrası olursa külliyen değişiklik oluyo” dediği, EROL M’in“Efendim bu senato kurulması karar öncesi olmaz zaten” “Ben size söyleyeyim partinin bu karar Anayasa Mahkemesinden beş ay içinde çıkıcak yani beşinci ayda çıkacak bu” dediği, SEVİNÇ T.’ nın “Yok onun işte hızlandırıp önceden çıkartmak istiyorlar” dediği, EROL M’in“Hangisini mahkeme kararını mı” dediği, SEVİNÇ T.’ nın “Kararı evet” dediği, EROL M’in“Hiç mümkün değil beş aydan önce çıkmaz o karar” “Ben size söyleyim takviminize yazın beş aydan önce çıkmaz o karar çıkamaz” “ Tabi canım kolay değil hem parti kapatma hem o kadar insanın siyasi kaderi” dediği, SEVİNÇ T.’ nın “Parti kapatma di ka siyasi” dediği, EROL M’in“Hayır diyorum ya siyasi kaderiyle ilgili siyasi kararlar vereceksiniz kişi yetmiş iki yetmiş üç kişi sayıyorlar düşünelim yani her biri için bir gün tartışsalar yetmiş üç gün yapar cumartesi pazarları çıkartsın millet Anayasa Mahkemesinin tek işi bu mu Allah’ınız aşkına” dediği, SEVİNÇ T.’ nın “Öyle bir şey oluyor ama çok güzel bi şiy oluyo yani muhteşem oluyo artık o zaman Türkiye Büyük Millet Meclisi çünkü komisyonların yetersizliği de ortadan kalkmış oluyo” “Çünkü teklif komisyona gittiğinde” “Tasarılaşma aşamasında biliyorsunuz Ahmet Necdet SEZER elemeye alıyordu sonra baktı ki komisyonda tasarı beyazsa siyah çıkıyo onun için adam hiç bi şey yapmadı yukarıya gittiğinde o ka ondan zaman kaybediyordu” dediği,

Tape No: 4878 da kayıtlı 07.05.2008 günü saat 21:29’de Sinan U. isimli şahısla ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; EROL M’in“Ney sen yeni bi belge daha geldi bana onu da gösterecem sana belgede belgede bizim o salak subayın adı yazıyor öbür herifin adı yazıyor abi 250 milyon bilmem küsür bilmem ne dolar yüzde yirmi işti bu herife veriliyor şey pay bilme” “İki tane acayip bilmem ne bende hemen Ankara’ya mektup hemen telefon açtım dedim yani hatta ben hatta Memetin ordaydım ben..” dediği, görüşmenin devamında, EROL M’in“Gene subay var yani inanılacak gibi değil yani inanılacak gibi değil”, “inanılacak gibi değil yani bunlar bu geri zekalı emekli subaylar ortalığa düşmüşler bu hayvanlar nedir bunu anlayamadım bu” dediği, 

Tape No: 4879 da kayıtlı 15.05.2008 günü saat 16:37’de Nurullah K. isimli şahısla ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; NURULLAH K.’ nun “Bir yeni televizyon var REM TV, bu uyduda ve D Smratta 2 ay içinde de kabloya girecek” dediği, EROL M’in“Tamam ağabeycim” dediği, NURULLAH K.’ nun “Demokratik sola açık düzgün, insanı ve insan değerlerini ön plana çıkartan bir kanal” dediği, EROL M’in“Ok” dediği, NURULLAH K, nun “Bu Kanal Türk kapandı ya” dediği, EROL M’in“He he” dediği, NURULLAH K.’ nun “Satıldı yani pis bir şekilde biliyorsun” dediği, EROL M’in“Biliyorum” dediği, NURULLAH K.’ nun “Orda bir iki boşluk kaldı, o boşluğa talip, Haber Türkü de biliyorsun bitti gitti” “İkinci sorunumuz, yani şeyden taviz vermemek  gerekiyor aşıra ya kaçmamak şartı ile sola açık demokratik düşünceden” dediği, EROL M’in“Ok” dediği, NURULLAH K.’ nun “Sen varken de yani yeniden bir medya işine gireçeğimize göre bir hesaplaşmanın da zamanı geldi şimdi ilk defa söylüyorum” dediği, EROL M’in“Büyük hesaplaşma” dediği, NURULLAH K.’ nun “Hesaplaşma olayını” dediği, EROL M’in“Evet çok yaşa aynen öyle” dediği, NURULLAH K.’ nun “Senin oradan çıkartan adam kimdir biliyormusun” dediği, EROL M’in“Kim abi” dediği, NURULLAH K.’ nun “Tehşete düşeceksin” dediği, EROL M’in“Söyle bakayım” dediği, NURULLAH K.’ nun “Bedrettin DALAN” dediği, EROL M.’in “İnanamıyorum” dediği, NURULLAH K.’nun “Evet,dalan bizzatahi Mehemet NAZİFİ arıyor bir gün dalan oraya gelmiş seni görmüş orda” dediği, EROL M’in“Evet” dediği, NURULLAH K.’ nun “Bu adamın burada ne işi var demiş ayıp değimli bu adam  size olurmu demiş bu adam solcunun koministin biri demiş aynen bak” dediği, EROL M’in“Ya bu insanlar nasıl şey bu Bedrettin DALAN dediğin adam her yerde benden söz ederken benim evladımdır diye söz ediyor inanınılırmı  buna ya” dediği,

Tape No: 4880’de, 15.05.2008 günü saat 19:58’de Tuncay ÖZKAN ile yapmış olduğu görüşmede özetle; TUNCAY ÖZKAN’ nın  “alooo” dediği, EROL M. in “he kardeşim benim nasılsın daha mı iyi” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “canım iyiyim iyiyim iyiyim Denizlideyim” dediği, EROL M.’ in “(anlaşılmıyor) sesin çok harika geliyo be Tuncay kardeşim benim be” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “halkla birlikte olunca çok iyi oluyorum canımsın sen” dediği, EROL M. in “kardeşim benim be süper süper süper süper bi fırsatın olduğu zaman korsan haber nokta koma bi baksana orda bişey yazdım” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın  “ne yaz aaa sen mi yazdın tamam” dediği, EROL M.’ in  “hehe ben yazdım” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın
 “yaa orospu çocukları ben Banazdayım Denizledeyim şimdi Çeşmeye gidiyorum insanlarla toplantılar yapıyorum yarın Aydına gidiyorum Manisaya gidiyorum İzmire geliyorum ordan Muğlaya geçiyorum ordan Çoruma geçicem adam Pariste diyo yaa” dediği, EROL M.’ in “arkadaş” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “ er şeyi (anlaşılmıyor)” dediği, EROL M.’ in “şunu unutma tabi tabi tabi bitti heeeeç şey değil bak ben bu ben ordada çok böyle kısaca yazdım okey bunu bunu bunlar şerefsiz herifler yani olucak hiç hiç hiç” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “doğru” dediği, EROL M.’ in “bunlar olucak yani” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “haklısın” dediği, EROL M.’ in “hiç merak etme hiç şeyapma bak ak pliler beni o kadar mahkemeye verdi şimdi de MHP verdi biliyomusun” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Allah Allah” dediği, EROL M.’ in “vallaha billaha otuzikinci gündeki konuşmam nedeniyle” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Allah Allah” dediği, EROL M.’ in “(gülüyor) otuzikinci gündeki konuşmam nedeniyle partinin manevi şahsiyetine hakaretten” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “ya siktiret orospu (anlaşılmıyor)” dediği, EROL M.’ in “arkadaş gülüyoruz boşverin gülüyoruz gülüyoruz boşver gülüyoruz” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “tabi tabi” dediği, EROL M.’ in “gülüyoruz gülüyoruz” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “valla halkla kucak kucağa hiç merak etmeyin” dediği, EROL M.’ in “yani her şey iyi olacak ne zaman dönüyosun istanbula” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “istanbula pazartesi” dediği, EROL M.’ in “döndüğünde bana bi alo desene bi geliyim” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “hemen” dediği, EROL M.’ in “birleşeli kahve  içeli” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “hemen” dediği, EROL M.’ in “bi dertleşelim” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “olur olur” dediği EROL M.’ in “kardeşim benim” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “canımsın” dediği, EROL M.’ in “bak bi saniye bak annem ne diyo” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “ellerimden öptüğümü söyle noolur” dediği, EROL M.’ in “aynen şunu söylüyo diyoki o şimdi diyo daha iyi bir televizyon kurucak ve ben diyo ellerimle bu hasta halimle helva yapıp komşulara dağıtıcam” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “ah canım” dediği, EROL M.’ in “vallaha bak” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “canım benim” dediği, EROL M.’ in “aynen şimdi burda onu söylüyo” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “ellerinden öptüğümü söyle” dediği, EROL M.’ in “iletiyorum” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “ellerinden öptüğümü söyle lütfen” dediği, EROL M.’ in “kardeşim benim iletiyorum” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “sağolasın çok teşekkür ederim” dediği, EROL M.’ in “(anlaşılmıyor) çok öpüyorum seni allah yanında olsun” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Salı günü görüşürüz babacım hoşça kal okey” dediği, EROL M.’ in “tamam arıyosun ben sana geliyorum” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “çok sağool hoşça kal” dediği, EROL M.’ in “hadi hoşça kal sağol sağol sağol” dediği,

Tape No: 4882 de, 21.05.2008 günü saat 15: 53’de X Erkek Şahıs ile yapmış olduğu görüşmeden özetle; X ERKEK ŞAHSIN “Dünkü yazına bir tepki geldi mi bişey” dediği, EROL M’in“Ya yok bişey gelmedi askeriyeden bakıyoruz Genel Kurmay Başkanının önüne yazıyı koydular” dediği, X ERKEK ŞAHSIN “Haa yalnız ben” dediği, EROL M’in“(Bir kelime anlaşılmıyor) tepkisini öğreniyorum” dediği, X ERKEK ŞAHSIN “Ben şeyi anlamıyorum o yazının bir bomba olup herkes tarafından konuşuluyo olması gerekirdi dün” dediği, EROL M’in“Çünkü onlar Türk medyasının hali üpürmeli hali diye benden bir yazıyı herkes hak etmiş durumda” dediği, X ERKEK ŞAHSIN’ ın “İmkansız yani manşet olması lazım yani her yerde” dediği, EROL M’in“Hıı tabi çünkü şeyi biliyorum ordunun kendi içindeki ya o çalkalanmayı biliyoruz onları öğreniyoruz Genel Kurmay Başkanının henüz daha tepkisini öğrenmedim” dediği, EROL M’in“Şeye baktığı zaman okey bu böyle de hani bu kim diye düşünecek tabi kim biliyodu bunları diye” dediği, X ERKEK ŞAHSIN’ ın “(İki kelime anlaşılmıyor)tabi ama çok ee önüne rahatlattın şeyin ee Genel Kurmay Başkanının” dediği, EROL M’in“Evet abiciğim evet” dediği, X ERKEK ŞAHSIN’ ın “Görülseydi rahatlatmış olacaktında” dediği, 

Tape No:4884 de, 24.05.2008 günü saat 15.38’de Gülcan F. ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M.’in “Buyur buyur müsaitim” dediği, GÜLCAN F.’nın “Şimdi Hürriyet’in internet sitesine girdim bizim Saygı Öztürk Büyük Birlik Partisi ee Genel Başkanı ile bir röportaj yapmış işte” dediği, EROL M.’in “Hah” dediği, GÜLCAN F’nın “Adam diyor ki çok (bir kelime anlaşılmıyor) şeyi ziyaret etmiş İçişleri Bakanı Beşir Atalay’ı ve aynı zamanda o girerken Etien Mahçupyan’da ba Atalay’ın makamından çıkıyormuş” dediği, EROL M.’in “Muhteşem” dediği, GÜLCAN F.’nın “O da kaygılarını söylemiş olabilir diyo ya Etien’i ya bu Büyük Birlik Partisi liderini çağıralım mı bi haberi olsun” dediği, EROL M.’in “Çağıralım” dediği, GÜLCAN F.’nın “Müthiş bir şey var orda” dediği, EROL M.’in “Çağıralım” dediği, GÜLCAN F.’nın “Bir siyasi cinayetler çıkacak” dediği, EROL M.’in “Hı hı çağıralım abi” dediği, GÜLCAN F.’nın “Ben sizi onun için aradım onun üzerinde çalışayım” dediği,

Tape No:4885 de, 26.05.2008 günü saat 18.13’de Tuncay ÖZKAN ile yapmış olduğu görüşmede özetle; TUNCAY ÖZKAN’ nın “İstanbul’da ee sen müsait olursan bi telefon görüşmesi yapacağım öğleden sonra” dediği, EROL M.’in “Tamam” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın
“Nerde olduğumu söyleyeceğim baba bi buluşalım konuşalım istiyorum” dediği, EROL M.’ in “Tamam tamam bende istiyorum ya” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Çarşamba günü Çarşamba günü” dediği, EROL M.’in “Okey” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Ama ben her yerde deklare ediyorum beni kusurumu bağışla ne olur özür diliyorum senden” dediği, EROL M.’in “Yok ne demek ya” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Diyorum ki onun yüreği bizimle birlikte biz birlikteyiz” dediği, EROL M.’in “Kardeşim benim sağol” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Yeni televizyonda biz beraberiz diyorum” dediği, EROL M.’ in “Tamam” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Yani öyle konuşuyorum haberin olsun” dediği, EROL M.’in “Tamam kardeşim tamam benim yüreğimde senin yanında” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Sağolasın çok teşekkür ediyorum” dediği, EROL M.’in “Böyle devam etmeyecek” dediği, TUNCAY ÖZKAN’ nın “Ellerinden öptüm” dediği,

Tape No:4886 de, 28.05.2008 günü saat 16:26’da Bülent A. ile yapmış olduğu      görüşmede özetle; EROL M.’ in “Bülent’ciğim şimdi valla ne yapayım iyiyim şimdi Cuma günü Ankara’ya geleceğim o akşamda Ankara’da kalacağım zaten bu mahkeme dosyası için geliyorum bir de orda bi televizyon programına katılacağım” “İşte Cumartesi’de yine bir konuşma yapacağım bir konferansa katılacağım Cumartesi şeyden dönüş o Cuma günü geldiğimde Ankara’da bu misafirhanelerden birisinde kalma şansım var mı” dediği, BÜLENT A.’nın “Tamam, biz ayarlarız abi” dediği, EROL M.’ in
“Tamam okey” dediği, BÜLENT A.’nın “Tamam abi” dediği, EROL M’ in “Uzun uzun konuşuruz ondan sonra” dediği ,

Tape No:4887 de, 28.05.2008 günü saat 21:49’de Nejat isimli şahısla ile yapmış olduğu görüşmede özetle; EROL M.’in “Nejat paşam” dediği, NEJAT’ ın “Evet merhaba (bir kelime anlaşılmıyor)” dediği, EROL M.’in
“Ne deyim hay Allah, şimdi Gülgün Feyman konuşmuş sizle” dediği, NEJAT’ ın “Hı hı” dediği, EROL M.’in “Öyle bi ricamız oldu sizden yarında şöyle bir ufuk turu yapmak istiyorum yani yani çok uzun zamandır yapmadığımız bişey bir bir geniş bir ufuk turu ne oluyo yani yeni oluşumlar ne oluyo ne hesaplar yapılıyo ne senaryolar var” dediği, NEJAT’ ın “Ben bunun teşhisini koydum yani” dediği, EROL M.’in “Biliyorum biliyorum” dediği, NEJAT’ ın “Türkiye yani bu Türkiye’de bir (bir kelime anlaşılmıyor) mücadelesi var Jeopolitik (bir kelime anlaşılmıyor) mücadelesi” dediği, EROL M.’in “Hı hı” dediği, NEJAT’ ın “Bu bu Türkiye’nin Jeopolitik ekseni ile ilgili” dediği, EROL M.’in “Tamam paşam tamam (anlaşılmıyor)” dediği, NEJAT’ ın “Türkiye’nin stratejisi yok hala” dediği, EROL M.’in “Tamam tamam siz” dediği, NEJAT’ ın “Bi de biraz derin devlet konuşalım komplo teorisi” dediği, EROL M.’in “Olur harika” dediği, NEJAT’ ın “Dün Türkiye’de iki tane derin devlet var” dediği, EROL M.’in “Ha ha” dediği, NEJAT’ ın “Kimler söyleyim biri Tarikatçılarla Fethullahçılar” dediği, Erol M.’ in “Ha ha” dediği, NEJAT’ ın  “Halis muhlis Derin Devlet” dediği, EROL M.’in
“Tamam” dediği, NEJAT’ ın “Devletin kılcal damarlarına kadar girdiler” dediği, EROL M.’in “Ha ha” dediği, NEJAT’ ın “İkincisi de Genel Kurmayın avlusunda ee şeklini çizdiği Can Paker ve etrafındaki derin devlet” dediği, EROL M.’in “Yani anladım sivil toplum örgütleri Sorosçu gruplar” dediği, NEJAT’ ın “Evet evet” dediği, EROL M.’in “Anladım tamam” dediği, NEJAT’ ın “Ergenekon falan değil yani Ergenekon sanal” dediği, EROL M.’in “Tamam tamam” dediği, NEJAT’ ın “Üç beş aptaldan derin devlet mi olur” dediği, EROL M.’in “Çok yaşayın valla aynen böyle söyleyin” dediği, NEJAT’ ın “Tamam” dediği, EROL M.’in “Tamam Gülgün onu ayarlayacak” dediği, NEJAT’ ın “Tamam” dediği,

Tape No:4888 de, 30.05.2008 günü saat 10.14’de X BAYAN ŞAHIS ile yapmış olduğu görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHIS’ ın “Şimdi ee uygun bulursanız ee direk bize buyurun” dediği, EROL M.’ in “Hah” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Burdan bir iki telefonlarımızı yapalım çünkü şu anda sabah onların duruşmaları oluyo” dediği, EROL M.’in “Tamam tamam” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Bi strateji belirleyelim” dediği, EROL M.’in “Tamam çünkü şöyle bi endişem var yani bugün bu Cuma sizin bi çok karışıklığınız var yani nasıl deyim hani hemen gel olmak istemem hem programlarınız aksasın istemem falan onun için (iki kelime anlaşılmıyor)” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Yo hayır hayır benim şu an ben her şeyimi ayarladım siz ne zaman isterseniz gelebilirsiniz ben olsam da olmasam da burası sizin ofisiniz ama (iki kelime anlaşılmıyor)” dediği, EROL M.’ in “Sağolun varolun sağolun varolun” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Ha bana ulaşmadan gelin lütfen protokole hiç gerek yok lütfen” dediği,  EROL M.’in “Şimdi anladığım kadarıyla şey için ee öğleden sonra daha iyi dimi karşı taraf için” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Evet 4’ten sonra ee Eren hanım 4’ten sonra uygun oluyo” dediği, EROL M.’in “Süper süper tamam” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Duruşmaları bitmiş oluyo” dediği, EROL M.’in “Tamam ben (bir kelime anlaşılmıyor) ayarlarım” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Ama bu genel bişey sizin için ne yapacağını bilmiyorum” dediği, EROL M.’in “Tamam” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Devremi arayınca siz ee bi falan falan en azından bir iki telefon boş olur sanki” dediği, EROL M.’in “Tamam tamam tamam tamam sorucağız” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Tamam oldu efendim” dediği,

Tape No:4893’de, 30.05.2008 günü saat 15.26’da X Bayan Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  X BAYAN ŞAHIS’ın “Tabi çok mutlu olurum yalnız şimdi bi Anayasa Mahkemesi üyemizin bi nikâhına gidiyoruz biz servislerle ee saat şu anda kaç 4 nikâhı ee ben saat 5’te yerimde olacam” dediği, EROL M.’in “Peki rahatsız ederim” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “Evet 5’te sizi bekleyecem” dediği, EROL M.’in “Uygunsanız rahatsız ederim” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “Estağfurullah estağfurullah” dediği

Tape No:4895’de, 30.05..2008 günü saat 18:18 de Bülent A. ile yaptığı görüşmede özetle; Erol M.’in “Hah şimdi şeyden çıktım başka bir şey dost Ostim’e geldim bi toplantıdayım ondan sonra ar ben arabayı (bir kelime anlaşılmıyor) oraya bırakmıştım tamam mı onu alacağım bu neydi o Bakanlıkta ki bi çocuklar vardı Cihangir işte o bişey bi organizasyon yapıyordu” dediği,Bülent ARI’nın “Ne organizasyonu ya haberimiz” dediği,Erol M.’in “Bilmiyorum seni de arayıp söyleyecekti işte bu bi yemeğe bu Dış Ticaret Hazine Müsteşarlığında bi bürokrat çocuklar var” dediği, Bülent A.’nın “Ha genç uzman çocuklar var orda bir iki tane ha” dediği,Erol M.’in “Ha ha ha işte onlar öyle bir yer bişeyler ayırtıyorlardı”dediği,

Tape No:4896’de kayıtlı 31.05.2008 günü saat 11.57 de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHIS’ ın “Ondan sonra zaten önümüzdeki hafta televizyonu alıyorum” dediği, EROL M.’in “Hangisi ha onu konuşacağım nedir bu televizyon” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Bu televizyon iyi babacığım, çok ucuza alıyoruz” dediği, EROL M.’ in “Nedir üstad hangi televizyonu aldın ne yaptın?” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Halk Tv var ya ya, bu CHP’nin Halk Tv” dediği, EROL M.’in “Ee onu mu sattı CHP?” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Satıyor evet” dediği, EROL M.’in “Ya tövbe, tövbe neyse” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Altından kalkamıyor bunlar geri zekâlı abi” dediği, EROL M.’in “Peki kaça alıyorsun?” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Kaç liradır sence, yani ama tesisleri falan yok böyle siktir boktan” dediği, EROL M.’ in “Anladım abi tesisin olmasının önemi yok ki kaç kuruş Allah’ın aşkına onlar zaten 50.000 – 100.000 lira para değil ki onlar bir şey söyleyeceğim peki sana iki buçuğa mı alıyorsun, peki bu kabloluda mı?” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Bu Dijitürkt’te” dediği, EROL M.’in “Evet” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Uyduda,  kablo müracaatı var” dediği, EROL M.’in “Evet, abi kablo da olmadığı müddetçe 2,5 çok para be, ben sana söyleyeyim valla çok para” dediği, EROL M.’in “He peki benden istiyeceğin bir şey olacak mı?” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Seni isteyeceğim başına geçireceğim Ülkem Tv bu” dediği, EROL M.’in “He, he konuşuruz abi” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Gelişen olaylar var, belki Salı günü bir strateji çizme açısından, çünkü Türkiye’de çok ciddi oluşumlar başladı artık çok ciddi. CHP ile falan bu işler olmayacak” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Tam bir geri zekalı, haber türk’ten ayrılanlar tv 10 diye bir şey mi kurmuşlar internette” dediği, EROL M.’in “Hayır Haber Türk’ten ayrılanlar değil onlar, 10 Tv haber Atılgan BAYAR, o çocuk Haber Türk’te değildi” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Ha öylemi” dediği, EROL M.’ in “Yok, yok ama şeyde Haber Türk’ün haber sitesinde yazılar yazıyor, danışmanlık yapıyor, ama Haber Türk’te haberci falan değildi o çocuk” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “He” dediği, EROL M.’in “Çok başarılı bir iş yaptı” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Öylemi” dediği, EROL M.’in “Aa ben şimdi onlara yardım da yapıyorum, zaten Gülgün on iki – iki arası haber sunuyor falan filan çünkü” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Nerde sunuyor bunu internet üzerinde mi” dediği, EROL M.’ in “Bu 10 Tv internet üzerinde tabi, tabi” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “10 Tv internet üzerinden mi?” dediği, EROL M.’ in “10tvhaber.com” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “10tvhaber.com” dediği, EROL M.’ in “haber.com Sen o CHP’nin televizyonu yani o yeni televizyonu yaparsan, zaten internet üzerinden bu habercilik meselesini de yapmak zorundasın” dediği,
X ERKEK ŞAHIS’ ın “Onları ben bilmem onları sana bırakırım” dediği, EROL M.’ in “Tamam ben onları anlatırım sana” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Çünkü bütün paraları şimdi 18 Haziran hızıyla harekete geçiriyorum, hiçbir sorun yok abi” dediği, EROL M.’ in “İnşallah” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Mecburlar artık böyle yapmaya” dediği, EROL M.’ in “Ne diyeyim, ne diyeyim arkadaş üç senedir geçiyor bu para hareketi” dediği, EROL M.’ in “Hı, hı anladım” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Ondan sonra bu birde şey asker silahsız kuvvetlere bıraktı işi bakalım siz ne yapıyorsunuz gibilerinden” dediği, EROL M.’in “He, he zaten iyi yaptı bir şey söyleyeceğim sana konuşmanın yapılacağı yer neresi ben nereye geleceğim ya” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Ben seni alayım geçerken” dediği, EROL M.’ in “Bu Varan’ın orada okey. Orada beklerim o zaman” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “10 dk. Sonra gelirim” dediği.

Tape No:4897’de, 31.05.2008 günü saat 12:06 da Bülent A. ile yaptığı görüşmede özetle; EROL  M.’ in “tabi tabi , dedi ki kızacak dedi bana şimdi o dediği, BÜLENT A.’ın “çok korkuyormuş benden ha, dehşet korkuyor, şimdi biz akşam program yaptık biz bu Ali Küçük falan çok değişik adamdır” dediği, EROL  M.’ in “enteresan bir adam peki bu televizyon meselesini falan o adam şey yapabilir mi kıvırabilir mi” dediği, BÜLENT A.’ın “özellikle çağırdım” dediği, EROL  M.’in “hı” dediği, BÜLENT A.’ın “kendi yokta bu tür işlerden finansman, minansman dır şey yapıyor biliyor bu adam yani” dediği, EROL  M.’in “a yapalım o zaman be Bülent’ciğim zaman çok kısıtlı yani” dediği, BÜLENT A.’ın “bu Temel ERYILMAZ’ lar falan onlar bunlar hakkaten çok geniş etki alanı var” dediği, EROL  M.’in “hı hı” dediği, BÜLENT A.’ ın “bir de bu İstanbul’da filan şey telif hakları filan yapmış …….falan” dediği, EROL  M.’in “hı hı gördüm zaten  şeyi sivisini gördüm canım” dediği, BÜLENT A.’ın “yani bu işlerle ilgilenen herkesi biliyor bu para………işleri filan” dediği, EROL  M.’in “hı hı, mesela şöyle bir şey de yapabiliriz hani bu televizyon   işini gerçekleş yani gerçekleşme durumu varsa nebiliyim yine ben atlar gelirim İstanbul’dan yani sırf özel olarak bunun toplantısını ve konuşmasını yaparız, bende tek bu iş nasıl anlatılır nasıl yapılır bu birikimi mi  onu anlatır onu ederim” dediği, BÜLENT A.’ ın
“evet” dediği, EROL  M.’in “abi yapalım bunu yapalım ya bunu yapalım cumhuriyet   halk par…CHP televizyonunu satıyormuş bunu 2.5 milyon dolara alıyorlarmış şimdi o televizyonu da , az önce Abidin AYDOĞDU aradı beni bu eski TRT spikeri var ya” dediği, BÜLENT A.’ın “evet evet” dediği, EROL  M.’in “o aradı” dediği, BÜLENT A.’ ın “hı” dediği, EROL  M.’in “iş te devlet bilmem ne para o az……….sonra gelecek bana anlatmayı meseleyi” dediği,BÜLENT A.’ın “evet” dediği, EROL  M.’in “devlet çıkarmış bu parayı güya  devlet  nasıl bu parayı çıkartıyor” dediği, BÜLENT A.’ın “abi devletin kimseye para filan çıkarttığı yok” dediği, EROL  M.’in “bende ben de anlamıyorum o zaman birisi bu parayı veriyor ama ismini vermiyorlar devlet veriyor diyorlar o zaman” dediği, BÜLENT A.’ ın “evet” dediği, 

Tape No:4901’de, 05.06.2008 günü saat 18:02 de X BAYAN ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; Erol M.’in “ tamam, ben sana bir şey söyleyim mi, bu Rüzgar böyle  devam etmeyecek , bu rüzgar işte böyle dönecek”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ya” dediği, Erol M.’in “ bunun başkaları da var dur, aaa dur  bakalım”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ oo Anayasa Mahkemesinin canına okudular, ben bir açıklama bekliyorum Anayasa Mahkemesinden”dediği, Erol M.’in “sen gör ne yapacak Anayasa Mahkemesi bir, iki bir de şeyi söyleyim sana parti kapatma 9’a 2 çıkıyor”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ya ya”dediği, Erol M.’in “tabi 9’a 2 çıkıyor karar…………”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ biri o Anayasa Mahkemesi başkanı türbanlı  karısı ile  oturuyor  Haşim, bir de ötekisi çok iyi oldu”dediği, Erol M.’in “girdimi bir yerlerine bunların şimdi”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ ya” dediği, Erol M.’in “ aynen girdi” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ya işte demokratik kurallar içinde rejimi koruma altına  aldı, ha asker değildi rejimi koruyan, Demokratik kurallar geçerlidir deniyordu alın işte demokratik kural size”dediği, Erol M.’in “tamam işte bitti abi   ……………bütün kurumlar süper ya çok sevindim,.”dediği, 

Tape No:4902’de, 06.06.2008 günü saat 10:09 da X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHIS’ın Sonra bunlar dijitürk’e girmişler önce bunlar şeyde yoklar”dediği, Erol M.’in “Kabloda yoklar”dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Kabloda yoklar”dediği, Erol M.’in “Haa” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Bunlar dijitürk’e girmişler dijitürk’e her ay 40 bin dolar ödüyorlarmış” dediği, Erol M.’in “Ödüyorlar evet” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Bunu da ödeyen şey CHP ee CHP ödüyo işte 10 12-13 bin dolarda uyduya ödüyorlar şeyede müraacat etmişler” dediği, Erol M.’in “Evet” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Neydi adını söyleyim  kabloya” dediği, Erol M.’in “Ha ha” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Kablo müracaatlarını hükümet biraz geçiştiriyormuş” dediği, Erol M.’in “Tabi geçiştiriyo evet” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Anladığımız kadarıyla zaten çalışanı görüşeni falan yok dört kişi bi 90 metre karelik bi apartman dairesinde cd’leri koyup koyup çıkartıyorlar işte bi tane de kız”, “Tabi bu türban kararının böyle çıkmış olması bir takım şeylere de gebe oldu özelliklede (anlaşılmıyor) Erol Mütercimler’in o gün verdiği konferansta MHP üzerindeki söylediği şeyleri (iki kelime anlaşılmıyor) geri alıyorum”dediği, Erol M.’in “Yaa” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın  “Neden dolayı geri alıyo o çünkü o grup şeye karşıydı bu türbanın böyle şey yapılmasına MHP’den ama eğer bunu 4. maddeyle yorumlarsa şey ee Anayasa Mahkemesi oraya imza atan bütün milletvekilleri 309’luk olur biliyor musun” dediği, Erol M.’in “Evet abi Anayasa’yı ihlal ya babacığım ya” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Tabi ki ihlal” dediği, Erol M.’in “Anayasa’yı ihlal abi ya Anayasa’yı ihlal abi ya” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Yani böyle bişey olabilir mi şimdi sana bir haber” dediği, Erol M.’in “Haa” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “6 Temmuz’a bak yaz bir tarafa 6 Temmuz’da Türkiye’nin 20 ilinde hukuka saygı adı altında inanılmaz bir şey hazırlanıyo aa protesto ondan sonra Ağustos’un 28’inde de yepyeni bir oluşum kuruluyo oraya bakacaksın 28 Ağustos” dediği, Erol M.’in “Ağustos (bir kelime anlaşılmıyor) anladım” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Oraya bakacaksın tamam mı eğer orda ki isimlere baktığın zaman senin aklına kafana yatarsa (iki kelime anlaşılmıyor) bana haber ver”, “6 Temmuz Pazar zaten ister istemez (bir kelime anlaşılmıyor) ama onu bi daha dikkatli bi gözle izlersen sana ihtiyacımız olacak o konuda” dediği, Erol M.’in “Yani nasıl bişey ne oluyo ne bitiyo valla benim o gün işte o konferansta söylediğim bişey vardı abi o türbanlı kızlara”, “İşte ha ders anlatmak Anayasadan çıkarsa hocalığı bırakırım” , “Abi ben dün on tv’de de söyledim Ahmet Taşgetiren’le birlikte katılıyorduk o İslamcı gazeteci ile ona da söyledim herifin kanı dondu yapmayın Erol bey ya dedi sizde mi sizi mizi yok dedim ben laik Cumhuriyet’in öğretmeniyim ben hocalığı bırakırım bunu dedim ben kararlıyım Anayasa Mahkemesi’nden çıksın karar ben bırakcam”dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “(Gülüyor) o şeyin eee internet üzerinde yayın yaptığı şeyi bulduk”dediği, Erol M.’in “Hı hı on tv evet”dediği,X ERKEK ŞAHIS’ın “Evet on tv üzerinden bakıyorum bi de bazı televizyonlarda da onun reklamlarını görüyorum”dediği,Erol M.’in “Ha Sky Türk veriyo reklamlarını”dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Hı hı Sky Türk veriyo evet”dediği, Erol M.’in “İşte öyle bir mücadele sürdürüyoruz bizde yani”dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Anladım”dediği, Erol M.’in “O da o da bir mücadele zemini işte”dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “Tabi canım sen ne diyorsun ya iki satır yazmak mücadeleye katılmak nerde olursa olsun”dediği, 

Tape No:4903’de, 06.06.2008 günü saat 10:56 da ÖZNUR  ile yaptığı görüşmede özetle; Erol M.’in “var tabii hocam 6 Temmuzu bekleyin”dediği, ÖZNUR’un “ 6 Temmuz”dediği, EROL M.’in “ Evet hocam 6 Temmuz da dikkat edin”dediği, ÖZNUR’un “ olağan üstü bir durumu yok sa regülasın da mı”dediği, EROL M.’in “abi  bir, bir bak bakalım 6 Temmuz da  sokaklar da ne  Olacak”dediği, ÖZNUR’un “ e.. çok merak ediyorum ya”dediği, EROL M.’in “ 6 temmuz önemli bir tarih”dediği, EROL M.’in “ ip koptu tabi canım”dediği, ÖZNUR’un “ bu saatten sonra artık yapacak bir şey yok, baksanıza o KARAALİOĞLU savaş başladı diyor, mütareke sona erdi diyor böyle laflar ediyor ya”dediği,  

Tape No:4904’de, 13.06.2008 günü saat 22:48 de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHIS’ın “Ama genelkurmayı yıpratmaya çalışma vakit gazetesi ile diğer şerefsizlerinkini”dediği, EROL M.’in “ Canlarına okuyucam canım”dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “ Bekliyorum”dediği, EROL M.’in “ Canlarını okuyucam canlarını”dediği, X ERKEK ŞAHIS’ın “ Bekliyorum”dediği,

Tape No:4905’de, 13.06.2008 günü saat 23.15’de ZEYNEL isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; ZEYNEL’in “ Bunu Harp Akademileri ilkokuldan başlatır rütbeyi aldığı güne kadar devam ettirir. Bunu değiştirmek mümkün değildir. Ama burda bir astsubay müessesesi diye bir”dediği, Erol M.’in “Yaa evet”dediği, ZEYNEL’in “Rezil, sefil, satılmış,”dediği, Erol M.’in “ Maalesef öyle”dediği, ZEYNEL’in “ Ve DNA sı bozuk”dediği, Erol M.’in “Malaesef öyle”dediği, ZEYNEL’in “Sınıf vardır”dediği, Erol M.’in “ Maalesef öyle”dediği, ZEYNEL’in “ Bunlar fevkalade cami cami tarikat tarikat”, “ İmam imam dolaşıp puştluk yapmaktadırlar”dediği, Erol M.’in “Ne yazıkki öyle”dediği, ZEYNEL’in “Ya bu işin çabuk olması lazım artık bişiyler olmalı”dediği, Erol M.’in “Olucak ben size söyliyim dedim ya şiddetli olucak karşılığı”dediği, ZEYNEL’in “Yani Anayasa Mahkemesi kararını vermeli. Olacaksa olacak olmayacaksa olmayacak herkes işini bilmeli.”dediği, Erol M.’in “Olucak olucak”dediği,

Tape No:4906’da, 16.06.2008 günü saat 11.22’de Sinan AYGÜN ile yaptığı görüşmede özetle; SEKRETER ‘in “Sinan AYGÜN başkanım görüşmek istemişti” dediği, Erol M.’ in “Lütfen” dediği, EROL M.’in “Atışa devam” dediği, SİNAN AYGÜN’ün “Devam durmıycaz” dediği, EROL M.’ in “Gülüyor kesinlikle öyle şimdi Ankaraya geliyorum uygun olursa bi yüzünü görmek isterdim senin proğramın nasıl bilmiyorum” dediği, SİNAN AYGÜN’ün “Şimdi ben saat üçe ka üçe çeyrek kalaya kadar buradayım” dediği, EROL M.’ in “ Tamam o zaman şöyle bişiy yapim şimdi ben Ankara’ya girdiğim zaman sana geliyim o zaman” dediği, SİNAN AYGÜN’nün: Peki direk gel bana abi aramana gerek yok abi tamam abi hadi görüşürüz dediği,

Tape No:4907’de, 16.06.2008 günü saat 11:25 de A.N.S. ile yaptığı görüşmede özetle; A.N.S.’in “Ne zaman isterseniz bugün yoğunum da yarın için, sizin durumunuza ben uyarım” dediği, EROL M.’in “ Şöyle peki sayın cumhurbaşkanım şöyle sabahleyin bir orda da mahkemem var benim geldim zamanda anlatırım gene bi siyasi mahkeme”dediği, A.N.S.’in “Öğleden sonra”dediği, EROL M.’in “Öğleden sonra peki anlaşıldı saat on üç civarı siz uygun olur musunuz”dediği, A.N.S.’in  “13 14 desek” dediği, EROL M.’in “14 anlaşıldı sayın cumhurbaşkanım” dediği, 

Tape No:4908’de, 17.06.2008 günü saat 12.37 de X BAYAN ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHIS’ın “ Yalnız ee şöyle bişiy var bunların yani benim şimdi eşim onbirinci ticaret hukukundan ayrılma”dediği, EROL M.’in “Evet efendim”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Yani orda on yıl görev yaptıktan sonra ticaret mahkemesi başkanı oldu”dediği, EROL M.’in “ Hı hı”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Ee onun yanındaki arkadaşta öyle isterseniz avukatlarınıza bunlardan bahsetmeyin çünkü”, “Ee ama biz dost biz dost olarak burda üstümüze düşen görevi yapalım”dediği,

Tape No:4909’da, 17.06.2008 günü saat 12:45’ de X BAYAN ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; EROL M.’in “Efendim ben şeyi Sayın Cumhurbaşkanı SEZER için saat on dörtte randevum var” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “Evet” dediği, EROL M.’in “Kendilerini ziyarete gidiyorum Gölbaşına gidicem galiba demi ben” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “Evet şimdi Gölbaşına doğru yola çıkın Haymana yoluna dönün” dediği,

Tape No:4910’da, 17.06.2008 günü saat 18:27  de   X BAYAN ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; EROL M.’in “ Gülüyor bende o zaman uyandım dedim ki valla dedim sevgili savcım anlaşılmıyor bu şeylerde bir bir tören ama benim aklıma böyle geldi dedim yine o çocukların da etkinliğinde”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “Tamam şimdi ben size bi takım bilgileri vericem” , “Şöyle şimdi karşısı bi ee yazışma çizişme olacaksa zaten şöyle” , “Şimdi sizin bütün gelen bu belgeleri ee Işıl hanım inceledi” dediği, EROL M.’in “ Tamam” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Yani Işıl hanım kim diyeceksiniz şöyle söyliyim size şindi sizin bu şeyiniz ee fikri sanatlar mahkemesinde görüldü” dediği, EROL M.’in “ Evet efendim” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Ee buda fikri ne dedin Müfit hı hı bu bizim Işıl hanım dediğimizde ee patent mahkemesinde bu konulara bakan yargıç bi arkadaşımız eşimin de bürosunda birlikte çalışıyorlar” , “Ee şimdi tabi konu çok spesifik ve bu kadar spesifik konuda da çok konuyu iyi bilen biri” dediği, EROL M.’in “ He he” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Ee son derece de yani prezantabldır. Görüş açısından ee kafalaraynı zaten tanışıcaksınız inşallah” “ Siz he şu şindi şöyle yapıcaksınız onlar yazıcaklar dilekçeyi eşimle beraber”dediği, EROL M.’in “He he”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Size vericekler siz diceksinizki buna ek dilekçe olarak (anlaşılmıyor)  devreye hiç bahsetmeden incitmemek için çocuğu şey yapmayalım çünkü bu yapıyorlar evet”dediği, EROL M.’in “ İncinsin zararı yok zararı yok”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Ee duyarlı bakıyorlar ee sanki görevi de eksik yaptı anlamında değilde ee ama oralarda çalışan dostlardan aldım derseniz siz”dediği, EROL M.’in “ Tamam”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Onu bir ek dilekçe olarak temiz dilekçesi ile beraber on birinci hukuka sunacaksınız”dediği, EROL M.’in “ Tamam olur”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Fakat bugünkü girişiminde onbirinci hukuta şöyle bi bakılmış bu davanın adli tatilden önce çıkmasına imkan yokmuş “, “Ee yakın bir süre içerisinde siz nasılsa Ankaraya sık gelip gidiyorsunuz”dediği, EROL M.’in “Gelicem gelirim gelirim gelirim”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Tabi tabi o geldiğinizde ee biz beraber bi ee hep ben zaten kaç sefer söyledim sizi Müfit beye sizinde sıkışık proğramınız ama ee hem tanışıcaksınız hemde zaten” dediği, EROL M.’in “ Öyle öyle öyle” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Ee bu sizi ferahlatıcaktır ee ve bide tabi şuda sizi şey yapsın ee biraz daha da rahatlatsın ee benim eşim de on birden ayrılma olduğu için ee dairenin geleneklerini gidişatını hepsi dostları çok iyi bilir” dediği, EROL M.’in “ Tamam” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “Ee o nedenle üslubu da çok iyi bilir içtihatları bilir e oda sizi ferahlatcak bi konu şimdi size göndereceğimiz bi zahmet dilekçeyi” EROL M.’in “ Tabi tabi tabi tamam” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Ee siz şimdi yani onun için yolculuğunuzu ertelemeyin” dediği, Erol M.’in “ Tamam” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Bizden haber bekleyin” dediği, EROL M.’in “ Tamam efendim” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ İki gün içerisinde bu sizin elinize ulaşıcak” , “ Onu avukatınıza verin on birinci hukukta numarasını da ben içine yazıcam sizin”, “On birinci hukuktaki numarayı” dediği, EROL M.’in “ He tamam” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Ek dilekçe de dilekçemizde temiz dilekçesine diye verirsiniz” dediği, Erol M.’in “ Tamam efendim” dediği,  

Tape No:4911’de, 18.06.2008 günü saat 19.42’de X ERKEK ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X ERKEK ŞAHIS’ ın “Efendim hocam” dediği, EROL M.’ in “Selam sevgi abi rektörlük belli olmuş seçimler” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “İki yüz on bir ben aldım benden sonra yüz otuz yedi var” dediği, EROL M.’ in “Süper süper şimdi şeye umarımki şeye ee köşke gittiği zaman ikinci üçüncü tercihleri kullanmayacak bu adam umarız” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Hı Boğaz içinde Ayşe hanım kaybetti” dediği, EROL M.’ in “Ona nasıl mutluyum biliyor musun o kadının kaybetmesine” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Evet yani bişey söyleyimmi içten içe bende sevindim” dediği, EROL M.’ in “Hayır abi ben sana söyliyim şerefsiz o türbanlı kızları soktuya ilk gün kaybetmesine inanılmaz mutluyum şerefsiz” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Ve ee sana başka bişey söyliyim boğaziçinde yapılan rezilliklerin hadi hesabı yok” dediği, “… Dökümanlarla götürüyo sekretere veriyo hepsi çöp şeye atıyorlar çöpe atıyorlar” dediği, EROL M.’ in “Allah kahretsin” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “İnternetten adam ulaşamıyo bizde her şey ulaştı neler küfürler bile geldi” dediği, EROL M.’ in “Şerefsizler ya” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Evet evet” dediği, EROL M.’ in “Ona da çok mutlu oldum inanın eğer Kocaeli’ndeki kadın da gerçi bu yıl değil tabi onu da o da abi kaybederse varya nasıl sevinicem bilemezsin çok mutlu oldum” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Onun yalnız bi senesi var onun bi senesi var” dediği, EROL M.’ in “Evet ben onu diyorum ya ağabeycim” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Evet” dediği, EROL M.’ in “Bi senesi var” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Akdenizde de şey aymış Mustafa ee” dediği, EROL M.’ in “Yine Mustafa hocamı almış” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Evet” dediği, EROL M.’ in “İyi iyi iyi” dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Doksan altı oy farkla” dediği, EROL M.’ in “Süper iyi dur bakalım abi tercihler nolcak sizde umuyorumki yukarıda bi oyun oynamıycak ama bu duruma geldikten sonra memleket oralarda oyun ayabileceğini artık o cesareti göstereceklerini zannetmiyorum dediği, X ERKEK ŞAHIS’ ın “Öyle sanıyorum öyle sanıyorum” dediği, EROL M’in “Abi yüz yüze geliyoruz görüşmek üzere” dediği,
Tape No:4912’de, 24.06.2008 günü saat 16.44’ de X BAYAN ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHIS’ ın  “Şimdi havaalanında şey Dengir Mir bilmem ne FIRAT bişey demiş dün galiba” dediği, EROL M’in “Maalesef öyle” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın “Vay nasıl demiş niye demiş iyi demiş kötü demiş ay allahım dedim canım sıkıldı” dediği, EROL M.’ in “Şerefsiz herif nolucak dede dedesi de vatan hainiydi kendisi de hain nolucakki bunlar kürt hain köpekler bunlar” dediği, X BAYAN ŞAHIS ’ın  “Öyle alışmıştım ki Erolcum böyle layt yaşamaya” dediği, EROL M’in “Tabi tabi canım doğru burası son derece lanet” dediği, EROL M’in “Tabi tabi üç gün kapanıyo kapanıyo okullar ee nolucak Türkiyeyi bırakmadığın zaman bıraktığın farklı bişey çıkmaz ki bu memlekette” dediği, X BAYAN ŞAHIS’ ın  “Yok ya evet böyle tuhaf tuhaf şeyler böyle bişiyler bişeyler oluyo ama neyse umarım ee ben şeyin konuşmasını artık istiyorum yavaş yavaş bizi görünce de artık konuşuyo. Bak falan filan dedi eski yazılarına bak işte Cumhuriyet gazetesinin açılışına gidiyo bilmem kimin evine gidiyo heralde şeyimiz eski cumhurbaşkanı SEZER çok güzel şeyler biliyo. Söylemesi gereken şeyleri kısa bi zaman sonra söyler umuyorum” dediği, EROL M.’ in “Söylicek söylicek umarım söylicek tabi tabi umarım umarım inşallah yani bu iyi olur Cumhurbaşkanı olarak epeyi bi deneyimi var yani söylerse iyi olur söylerse hoş olur” dediği, 

Tape No:4913’de,  28.06.2008 günü saat 09.31’ de Murat isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;
 MURAT’ ın “Bu o şeyi sorucaktım size haberiniz varmı diye ee Genel şey Kara Kuvvetleri ile” dediği,  EROL M.’ in “Başbakanın konuşması” dediği, MURAT’ ın “Başbakanın ani buluşması eee yemek gayesi” dediği, EROL M’in “Yok hiç bişeyim yok bende işte bende bi haber gönderdim ki bulmaya çalışıyorum” dediği,  MURAT’ ın “Yani aslında” dediği, EROL M’in “Bulamadık yani bulamadık. Yalnızca genelkurmay başkanlık seçim meselesi için konuşulduğu ifade ediliyo ne kadar doğru bilmiyorum ama bakalım öğreneceğiz” dediği, MURAT’ ın “Genelkurmay başkanlığı meselesi ile ilgili konuşuyorlarsa normal şartlar altında genelkurmay başkanın da o sofrada veyahutta o toplantıda olması gerekmezmi” dediği, EROL M.’ in
“Yok genelde olmuyo olmuyo de …Geçen seferde olmadı yok hayır …Geçen seferde olmadı Hilmi ÖZKÖK zamanında da olmadı” dediği,  MURAT’ ın “Ama bu yöntem yani eee asla görüşme yöntemi o zaman dipsiz kuyu yarında kalkıp ee bi bölük bilmem nesi ile bi çağırıp konuşabilir o zaman hiyerarşi söz konusu değil ise” dediği, EROL M’in “Olabilir olabilir” dediği, MURAT’ ın  “Değimli” dediği, EROL M’in “Olabilir olabilir  her şey olabilir artık” dediği, MURAT’ ın “Yani ben” dediği, EROL M’in “Artık her şey olabilir” dediği, MURAT’ ın  “Doğrusu burda hiyerarşi en azından ee Kara Kuvvetleri komutanının normal bişeyse eğer görüşme yani ortada eğer bi ee baskı söz konusu değilsi ki ben doğrusunu isterseniz ben bunun genelkurmayın meselesi olduğu kanaatinde değilim doğrusu doğrudan doğruya siz Ahmet ALTAN’ın yazdığı yazıyı okudunuz mu” dediği,  MURAT’ ın  “İki gün önce sen ne biçim generalsin diyo dürüst olsana diyo” dediği, EROL M.’ in “Tamam abi” dediği, MURAT’ ın  “Adam asker gibi asker ol diyo” dediği, EROL M’in “Süper” dediği, MURAT’ ın “Demediği lafı bırakmamış” dediği, EROL M’in “Bravo” dediği, MURAT’ ın “Gidip diyo kokteyde diyo bu para şeyin parası nerden geliyo diye adamları kışkırtıcağına diyo açıkla diyo elinde istihbarat var diyo bilmem ordu istihbaratı var diyo devlet istihbaratı var diyo açıklamazsan diyo işte diyo nerdeyse diyo namertsin demeye getiriyo”  dediği, EROL M.’ in “Vay vay vay vay” dediği, MURAT’ ın “Şimdi genelkurmay başkanı ya bu adam yanında yani bi yığın or generale komuta ediyo” dediği, EROL M’in “Tamam abi işte bunlarla muhatap olmasınlar”  dediği, MURAT’ ın “Yani” dediği, EROL M’in “Tamam abi bunlarla muhatap olmasınlar” dediği,  MURAT’ ın “Şimdi bişey söyliyim muvazzaf olsanız naparsınız” dediği,  EROL M.’ in “Ya işte bunlara muhatap olmasınlar abi” dediği, MURAT’ ın “Şimdi bunun emrindemiyim demezmisiniz” dediği, EROL M’in “Tabi” dediği, MURAT’ ın “Onun için yani bana kalırsa bu yani sadece genel kurmay başkanı yani normal bi prosedür olduğu kanaatinde değilim ben Çünkü benim anladığım kadarıyla talep şeyden gelmiş eee” dediği, EROL M’in “Başbakandan” dediği, MURAT’ ın “Yok talep Kara Kuvvetlerinden gelmiş davet başbakandan gelmiş” dediği, EROL M’in “Hıı” dediği, MURAT’ ın “Yani ııı kara kuvvetleri görüşmek istemiş gerekçe başka bişey ama görüşmek istemesinin gerekçesi işte terör merör bilmem ne falan ama yani şimdi böyle bir ortamda sonra yani yapılanlar Genel Kurmay karargahının belgeleri leblebici dükkanlarında külah oluyo bilmem ne oluyo yani burda gidip de Genel Kurmay Başkanı geriye Genel Kurmay Başkanlığı konusunda ne konuşucak ki yani işte prosedür olmuş bitmiş zaten” dediği, EROL M’in “Bakalım Murat Beycim çıkıcak kokusu” dediği, MURAT’ ın “Sonra daha da önemlisi tam bu Dengir Mir FIRAT’ın Atatürk travmaya uğrattı Türk milletini eee dediği gün oluyo bu yani” dediği, EROL M.’ in “İşte dün ben de herife çok ağır cevap verdim dedeleri vatana ihanet edenlerin torunu da ahindir diye” dediği, MURAT’ ın “Değilmiş ama ya onun dedesi şeymiş” dediği, EROL M.’ in “Kimmiş?” dediği, MURAT’ ın “Bilmem Hacı Bedir Ağa diye bi adammış Atatürk’ ün de en yakın adamıymış” dediği, EROL M.’ in “Hoppala buyurun” dediği, MURAT’ ın “Bide Birinci Meclis’ te üstelik te altı kişiye verilmiş olan sadece altı kişiye verilmiş olan İstiklal Madalyasıyla taltif edilmiş … Evet yani ama önemli olan şu yani Kara Kuvvetleri Komutanının böyle bir ortamda gidip te yok bilmem duvar dibindeki resmini konuştuğu söyleniyo yok bilmem şeyi söyleniyo” dediği, EROL M’in “Yok yok duvar dibindeki resmini konuşmaya gitmez abi yok yani o kadar o da palavra boşver” dediği, MURAT’ ın “Bana kalırsa hocam ben şöyle yorumladım bilmiyorum siz ne dersiniz ee bu işler aşağıdan iyice bastırmaya başladı yani bu artık böyle taşınmaz bu iş dediler Genel Kurmay Başkanı da benim bi buçuk ayım kaldı bu işlere artık girmek istemiyorum Ordu evine gidicem dedi, sen yarın Genel Kurmay Başkanı olcaksın sen napıcaksan yap dedi benim anladığım kadarıyla” dediği, EROL M.’ in “Muhtemeldir ki bu bu” dediği, MURAT’ ın “O da kalktı” dediği, EROL M’in “Tabi” dediği, MURAT’ ın “Gitti şeye senin AKP’ den şikayetçiyiz patlamak üzere dedi tutamam valla bunları sonra dedi falan gibi geliyo bana” dediği, EROL M’in “Muhtemeldir ki öyle konuşma olmuştur hocam” dediği, MURAT’ ın “Valla yani bi başka olay daha var yani bu bu artık geriye dönüşü olmayan bi noktaya geliyo hocam yani her yerde artık şey çok açık olarak söyleniyo Cumhuriyet tasfiye ediliyo diye” dediği, EROL M.’ in
“Abi valla bilmiyorum ben Temmuz seçimlerinin bir gün sonrası yazdım bi gün sonra Temmuz seçimlerinden bi gün önce de değil Abdullah Gül’ün Cumhurbaşkanlığı’ n aday gösterildiği gün yazdım bu Cumhuriyet tasfiye edilmiştir diye” dediği, MURAT’ ın “ Aynen öyle işte” dediği, EROL M’in “Yazdım daha o zaman yazdım işte kitapta da var Akıl Oyunu kitabında da var abi napıyım” dediği, MURAT’ ın “Kaosa gidiyo ama işte şimdi kaosa gidiyo işte benim anladığım kadarıyla alt kademe artık tutalmıycak duruma geldi gibi geliyo hocam” dediği, EROL M.’ in “Hı hı inşallah” dediği,  MURAT’ ın “Yani alt kademenin de ötesinde o Ahmet ALTAN’ ın yazısından sonra yani bi Paşa’ nın gidipte Genel Kurmay Başkanı’ nın karşısında esas duruş göstermesi valla tartışılır yani o yazı o yazıdan sonra benim diyo dedem diyo Paşaydı diyo Paşa gibi paşaydı diyo öyle diyo kıvırtmak mıvırtmak bilmem ne yoktu cephede gitti savaştı diyo yani öyle laflar var onu bi bulun da okuyun hocam” dediği,

Tape No:4914’de, 28.06.2008 günü saat 18.08 de X BAYAN ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; X BAYAN ŞAHIS’ın “Yerle ilgili bir daha teyit alayım dedim ee Tandoğan ve Sıhhiye arasında çünki şey vardı ee henüz kesinleşmemişti ee Tandoğan ağırlıklı gidiyo”dediği, EROL M.’in “Tamam”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “Ama ee Sıhhiyede olabilir”dediği, EROL M.’in “ Sıhhiye de olabilir”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Yani kesinleşmemiş hala henüz kesinleşmemiş”dediği EROL M.’in “Tamam ben şimdi şeyden sizden telefonu kapattıktan sonra”, “ Şimdi bu konuda işte yardım alacağımız işte en yüksek yargıçlardan birisini aradım söyledim”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “Hı hı”dediği, EROL M.’in “Şimdi aralarında üç dört tane isim kararlaştıracaklar”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Hı hı”dediği, EROL M.’in “ Söyledim dedim ya özellikle ama bir kadın olursa çok tercih ederiz”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Evet”dediği, EROL M.’in “Çok iyi olur dedim şimdi onlar bana bi üç dört tani isimle dönecekler”dediği, X BAYAN ŞAHIS’ın “ Tamam oldu”dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli Bekir ÖZTÜRK’ün dijital incelemelerinde;

Bekir ÖZTÜRK’ ün ana postaya esas olan cevaplarından;

22 Şubat 2007 tarihinde Ümit SAYIN’ın aralarında Bekir ÖZTÜRK, Behiç GÜRCİHAN, Erol MÜTERCİMLER ve Emin GÜRSES’in de bulunduğu gruba kendisine gelen bir e-posta ile ilgili olarak ‘Türk İntikam Birliği’ni sorduğu anlaşılmıştır.

Tape:1052 19.11.2007 tarihinde Erol MÜTERCİMLER ile Veli Küçük’ ün görüşmesinde özetle; Erol’un “Paşam bu vakfın adı neydi?” diye sorduğu, Veli’nin “TESAV Vakfı Türk Devletleri ve Toplulukları Kardeşlik ve Dayanışma Vakfı.” “He ben aradım. Bakü’de yarın döneceklermiş.” “Yanlız cebi kapalı, cebine ulaşamazsın. Burdan şey yap.” dediği, Erol’un “He tamam şimdi benim kızdan ben bi haber göndereyim tamam.” “Paşam çok teşekkür ediyorum. Esat Aslan Albayın selamı var size.” dediği, 

Tape :1484 28.12.2007 tarihinde Nejat …..? ile Güler KÖMÜRCÜ ‘nün görüşmesinden özetle;  Nejat’ın “Şimdi size bir evrak yolladım”  “CFR’nin 4 Aralık tarihli”  “Bir politika teklifi kağıdı önemli bir kağıt” “Bu günkü bana özellikle sonunu okursanız Butto’nun ne için öldürüldüğünü anlayabilirsiniz” dediği ve Pakistan’ın enerji yolu üzerinde olması, Jeopolitik konumu ve Nükleer bombalarından dolayı Amerika’ nın hedefinde olduğu, Amerika’ nın nükleer bombaları Müşerref ile kontrol edemediği ve bu yüzden Müşerref’ in gitmesini istediği, onun gitmesini sağlamak için de iç karışıklıklar çıkartılacağını anlattığı, ilerleyen konuşmada, Nejat’ın “Bakın şimdi Türkiye de Karadeniz de Kafkasya’dan gelenler Balkanlardan gelen şu etnik gruplar var” “… Boşnaklar” “..Çerkezler bakın Erol MÜTERCİMLER bir program yaptı Çerkezlerle ilgili” dediği, Güler KÖMÜRCÜ’nün de Erol MÜTERCİMLER’in 111 denilen özgür mason locasında olduğunu anlattığı, Nejat’ın “Şimdi bakın Erol MÜTERCİMLER ajan”  dediği, Erol MÜTERCİMLER’in ulusalcı geçinmesine rağmen, yazdığı kitapların kafa karıştırmak için yazdığını anlatarak “…bakın şimdi Çerkezlerle Türklerin arasını açma misyonu nu vermişler onu” “Çok kötü yani çok ajan var şuan” “…. Erol MÜTERCİMLER’ i deşifre etmek lazım” dediği, Güler KÖMÜRCÜ’ nün de “Aynı görüşteyim efendim” dediği, 

Şüpheli Ümit OĞUZTAN ‘a ERGENEKON veya LOBİ adı ile bilinen illegal örgütlenme hakkında tüm bildiklerini anlatması istendiğinde, Ergenekon ismini, EROL M’in yapmış olduğu araştırmalar neticesinde yayınladığı kitabında, söyleşilerinde, televizyon ve gazetelerde 1997 yıllarında dile getirmesi ile duyduğunu,

Erol MÜTERCİMLER in konu ile ilgili beyanlarını ve yayınlarını kaynak alarak hazırladığı raporda Türkiye deki GLADYO benzeri yapılanmanın ERGENEKON adı altında olabileceğini düşündüğünü, ERGENEKON ismini Erol MÜTERCİMLER in kitaplarından ve söylemlerinden tespit ettiğini, EROL M’in eserlerinde kaynak olarak emekli bir generalin adını verdiğini, kaynağa göre ERGENEKON’ un ordu içerisinde, silahlı kuvvetler içerisinde GİZLİ BİR GRUP, GİZLİ BİR CUNTA OLDUĞUNU iddia ettiğini, daha sonraki yıllarda öğrendiği kadarıyla söz konusu cunta grubunun kurucusunun Necabettin ERGENEKON isimli bir subay olduğunu öğrendiğini, bu bilgileri derleyerek SUSURLUK komisyonuna gönderdiğini, susurluk kazası öncesinde sıkça yaşanan faili meçhul cinayetlerin böyle bir oluşum tarafından gerçekleştirilmiş olabileceğine işaret ettiğini, konunun üzerine gidilmesi gerektiğini belirttiğini, 

O dönem Erol MÜTERCİMLER, Can DÜNDAR, kendi kitaplarından ve diğer basın yayın organları aracılığı ile ERGENEKON’un telaffuz edilmeye başlanıldıktan kısa bir süre sonra hiç ismi geçmeyen JİTEM isimli bir oluşumun tüm medyada kamuoyuna sunulmaya başlandığını, Nefes Dergisinde de bu konuya değindiğini, derginin bu yayınından sonra, dergi binasının kapısında bir ses bombası patladığını, dağıtıcı firmanında hiçbir gerekçe göstermeden dergiyi dağıtamayacağını söylediğini, JİTEM ismi ortaya atıldıktan sonra kamuoyunda ve araştırma komisyonunda ERGENEKON’un unutulduğunu, aynı dönemlerde Cem ERSEVER’in öldürüldüğünü, bu şekilde gündemin dağıldığını, olayların sorumlusu olarak JİTEM gösterilmeye başlandığını, JİTEM kavramının ERGENEKON’un unutturlması için o dönemde sıkça dile getirildiğini, her olayda sorumlu olarak gösterilmeye çalışıldığını düşündüğünü, komisyona sunduğu raporda ERGENEKON ismini kullandığını, bu örgütün varlığına ilişkin EROL M’in bilgi ve yayınları dışında herhangi bir kaynağı olmadığını, 2001 yılına kadar da böyle bir örgütün varlığına dair eline bir belge geçmediğini, ERGENEKON örgütü ile ilgili herhangi bir isim duymadığını, örgütün gerçekleştirdiği somut bir eylem ispat edemediğini, şu anda da edemeyeceğini, 


Tuncay GÜNEY’in kaset çözümünde, Veli Küçük ve ekibinin Doğu PERİNÇEK’i rahatlıkla kullandığını, DOĞU PERİNÇEK in yanında emekli Deniz Binbaşısı Erol BİRBİLİK – Erol MÜTERCİM ler gibi subay ve albayların bulunduğunu beyan ettiği, 

Tape:1547 22.01.2008 tarihinde X Şahıs (Necmi Ç.) ile Emin GÜRSES ‘in görüşmesinde özetle; X Şahsın “Bi kısmını Hırant DİNK meselesinden gözaltına almışlar.” Dediği, Emin’in “Tamam Hrant DİNK meselesi olursa onu anlarım.” “... Erol MÜTERCİMLER beni aradı. Böyle bişey var dedi. Ben aradım tabi Veli Paşayı aradım cevap vermedi telefonu.” 

Tape:3754  04.02.2008 tarihinde Erol MÜTERCİMLER ile Kemal  Yalçın ALEMDAROĞLU görüşmesinde özetle; E.MÜTERCİMLER'in "…işte üniversiteler siyasileşme müdehale işte profösörler siyaset konuşmamalı diye çok konuşuluyor ya ortalıkta şimdi üniversiteler ve siyasileşme müdahale diye bir konu başlığı altında bir tartışma yapmak istiyorum" diyerek yapacağı televizyon programına davet ettiği, programda Prf.Nevzat YALÇINTAŞ, Mümtaz SOYSAL ve Hüsamettin CİNDORUK'un da çağırılacağından bahsettikten sonra K.ALEMDAROĞLU'nun teklifi kabul ettiği şeklinde görüşme olduğu,

Şüpheli Adnan AKFIRAT’ın Fatih İlçesi Çakırağa Mahallesi Cerrahpaşa Caddesi No:5/9 sayılı adresinde yapılan aramada;

1’den 95’e kadar numaralandırılan il yönetim kurulunun örgütlenmesi ile başlayan S.Kamil YÜCEDIRAL TC Başbakan Baş Müşaviri ile biten doküman incelendiğinde;

50–58 sayfalar arası; İşçi Partisi imzalı basın açıklamaları, 1 Eylül 1997 tarihli Adnan AKFIRAT tarafından İşçi Partisi Genel Merkezine sunulmuş Yurt ve Dünya Dergisi ile Analiz-Araştırma grubu ile ilgili teklif ve bilgiler olduğu, Analiz ve Araştırma grubu Üyeleri Kısmında…. Fikri SAĞLAR, Ferid İLSEVER, Hasan YALÇIN, Turan YAVUZ, Enis BERBEROĞLU, Suphi KARMAN, Erol BİLBİLİK, Erol MÜTERCİMLER, ..Emcet OLCAYTU,  Hikmet ÇİÇEK, Adnan AKFIRAT, Soner YALÇIN,  ve sazı isimlerin yazılı olduğu, 

Şüpheli İlhan SELÇUK ‘un Beşiktaş ilçesi Kültür mahallesi Barış Sokak Gazete Muhabirleri sitesi B6 Blok No:2/2 sayılı adresinde yapılan arama neticesinde ele geçirilen;

(1) Adet “M. Pamukoğlu “ ibaresi ile başlayan, “Rapor…” ile son bulan el yazması doküman

El yazması üzerinde: M. Pamukoğlu, Erol Mütercimler, Erdal Avukat, Mustafa Ha…

M Pamukoğlu, Bir ekip kurdum sana yardımcı olacak, Büyük Klüp’Halkı Türkiye Cumhuriyeti Hükûmetine karşı silahlı isyana tahrik etmek, Pamukoğlu, M.Hüs….güray var, …………Mütercimler, Sonradan,Gölcük’te buluşacağız, Erdal’la birlikte ………..,Erol Mütercimler de geliyor, Oral Çelik’le birlikte, İzmit Gölcük’te toplanırız, M.Pamukoğlu o toplantıda yok, Erol Mütercimler, Erdal’a …, Erol mütercimler, Arabada 500 bin dolar verirsen bu işi yaparız, Erol’un dağıtıldığı rapor” şeklinde yazı bulunan doküman, olduğu tespit edilmiştir.

Erol MÜTERCİMLER isimli şahsa ait; Sony Ericsson Marka K750İ Model IM:35785000992299-5-08 numaralı cep telefonu rehber bilgilerinde Cihangir 5338175050 şeklinde kayıtlı olduğu tespit edilmiştir.

“07/MM/2008 hh:mm: 09+905338175050  ORG. TOLON GOZALTINDA Emekli Orgeneral Hursit Tolon, Istanbul Cumhuriyet Bassavciligi talimatiyla Ankara da gozaltina alindi

07/MM/2008 hh:mm:09 +905338175050 BALBAY VE ERUYGUR GOZALTINDA Ergenekon sorusturmasi kapsaminda ADD Baskani emekli Org. Sener Eruygur ve Cumhuriyet Ankara temsilcisi Mustafa Balbay gozaltinda.” Şeklinde mesajların olduğu görülmüştür.

Tape No: 7724’ de, 23.06.2008 günü saat 13.08’de Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Ebru...... isimli şahsın yaptığı görüşmede özetle; 

Ebru ‘nun “Şey Tuncay bey bu şeyle ilgili olarak 6 Temmuzla ilgili olarak ben belirli yerlerin isimlerini belirlerdim ancak şey şöyle  bir şey var belirlenmeyen yerler var mesela Kayseriye  Artvine ve ve şuanda bulamadığım hani konuşmacı bulamadığım isimler var” “Yani gün içerisinde belli olacak aslında şey mesela Merdan Yenerde Yalova’ya gidiyor İstanbul Erol Mütercimler başka bi yere gidemeyeceğini söyledi” “Ümit Zileli ye Burhaniye yi ayarlıyacam Mersin Süheyl Batum Alemdar Yalçın Eskişehir zaten Şahin Filiz Antalya Erzurum Aydeniz Tuskan işte .... Türkan Saylandan bi not var yani bi onu arayıp konuşsanız çok iyi olucak sanki sizin arayacağınızı dönüp arayacağınızı söylemiş söyledi” dediği, Ahmet Tuncay ÖZKAN ‘ın “Ha ne zaman çıkar Türkan Saylan oradan” dediği, Ebru ‘nun “Öylemi tamam mı hı ama destek veriyor kesinlikle Vural Savaşta Süheyl beyden telefonunu verdi Süheyl bey baya bu konuda şey yapıyor ya astsubayla görüşüyorum daha doğrusu birde Arman Güler dönecek Bedri Baykan da aynı şekilde yani bugün net belli olacak bununla ilgili bir rapor istiyor musunuz” dediği, 

Tape no: 4986’ da, 17.06.2008 günü saat 11.11’de Sinan Aydın AYGÜN ile Mustafa ÖZBEK isimli şahsın yaptığı görüşmede, 

Sinan AYGÜN’ ün “İyi misin Mustafa ağabeyciğim” dediği, Mustafa’ nın “Hamdolsun çok şükür iyiyiz ne yapalım siz nasılsınız Sinan bey” dediği, Sinan AYGÜN’ ün “Valla ne yapalım abi işte ya görüyor musun işte Türkiye böyle gidiyo yani yanıp tutuşuyoruz abi” dediği, Mustafa’ nın “Efendim” dediği, Sinan AYGÜN’nün “Şimdi ee bu Erol MÜTERCİMLER var tanır mısın” dediği, Mustafa
‘nın “Erol MÜTERCİMLER” dediği, Sinan AYGÜN’ün “Ha bu Haber Türk’te program yapıyordu kel kafalı adam” dediği, Mustafa
‘ nın “Evet” dediği, Sinan AYGÜN’ ün “Onu kanalına düşünür müsün" Mustafa’ nın “Onu Ahmet beyle görüşmek lazım” dediği, 

Basın Açıklamalarından elde edilen görüntülerde;

Güvenlik Şube Müdürlüğünün 06.03.2008 tarih ve 2008/3640 sayılı yazısı ile gönderilen dosya içeriğinde yapılan incelemede;

Törene katılan KKTC Cumhurbaşkanı Rauf DENKTAŞ, General Necati ÖZGEN, Sakarya Ün. Doç.Dr. Emin GÜRSES, İst. Üniver. Eski Rektörü K. ALEMDAROĞLU, İ.Ü. Doç.Dr. Hacı SALİHOĞLU, Prof. Dr. Yaşar Nuri ÖZTÜRK, Sadettin TANTAN, İnönü Üniversitesi Prof. Dr. Fatih HİLMİOĞLU, Bilgi Üniv.Erol MÜTERCİMLER, CNN TÜRK ve Radikal Gazetesi yazarı Yiğit BULUT, İs. Üniver. Prof. Dr. Erol MANİSALI, TV8 Programcısı Pınar TÜRENÇ, AKUT Başkanı Nasuh MAHRUKİ, ATO Başkanı Sinan AYGÜN ayrıca Türk Ortodoks Patriği Paşa ERENEROL kız kardeşi Sevgi ERENEROL, eski rahip Konstantin KOSTOF, Yeniçağ gazetesi icra kurul üyesi Ahmet YABULOĞLU, gazeteci yazar Orhan CAN, gazeteci yazar Lütfü AKDOĞAN adına kızı eğitimci Erol ALTACA, DYP Gen, Başkanı Mehmet AĞAR adına DYP İst. İl Başkanı Faik İÇLİ, yazar Hasan PULUR adına Pınar TÜRENÇ, Hürriyet gazetesi yazarları Tufan TÜRENÇ, Bekir ÇOŞKUN, Yalçın BAYER ve Atilla İLHAN adına da yine Tufan TÜRENÇ ödül verildiği,

Şüpheli Erol MÜTERCİMLER’ in İlimiz Kadıköy İlçesi Göztepe Mahallesi Server İskit Sokak No:2/18 sayılı adresinden elde edilen, Seagate marka seri numarası 5JX14T3H olan bilgisayar hard diskinin Unallocated Clusters “işletim sisteminin görmediği alan” alanda bulunan dosyaların yapılan incelemesinde; 
“edilen tecrübeler ışığında organizasyon sistemini yeniliyor.
Ergenekon ile alakalı ilk ciddi çalışma Can Dündar ve Celal Kazdağlı'ın '40 dakika' belgeselinde ve programın kitap versiyonu olan Ergenekon'da ortaya kondu. Ancak kitap belki bilgi yanlışları olmamasına rağmen son derece ciddi değerlendirme eksikliğine sahip. Ergenekon'u netice itibarı ile Alparslan Türkeş, Abdullah Çatlı, Haluk Kırcı, Korkut Eken, Mehmet Ağar gibi çoğu ülkücü kökenlilerin kurduğu bir mekanizma olarak ortaya koyuyor. Ve filmin perde arkası kahramanları çok iyi saklanıyor!
Örneğin MİT'teki iktidar kavgası anlatılırken siyasilerin MİT'i ele geçirme mücadelesi sanki illegal bir hareketmiş gibi ortaya konuyor. Askerin ise Başbakanlığa bağlı MİT üzerindeki hakimiyeti de normal kabul ediliyor! Bizce (haksızlık ettiğimizi düşünecek ama) Can Dündar, Ergenekon'un asıl unsurlarına hiç dokunmadan figüranlar üzerinden yorumlarla işi geçiştiriyor. Celal Kazdağlı'ya Ergenekon'un sol ayağının eksik olduğunu söylediğimizde, bu eleştiride haklılık payı bulunduğunu belirterek, "Ergenekon ismini bize Erol Mütercimler verdi. Dört seneden beri bu örgütü ortaya çıkarmak için uğraştığını anlattı. Örgütün sağ ayağı olduğu gibi sol ayağı da vardı ama biz eldeki belge ve bilgiler ışığında ancak sağ tarafını ortaya koyduk. Sol kesimin bulgularına ulaşsa idik onuda yazardık ama olamadı." diyor.

Kazdağlı Ergenekon'daki Kemalist, sağcı ya da solcu tabirlerinin dikkatli kullanılması gerektiğini ifade ederek, doğru anlatımın 'devletin solcu, sağcı ya da Kemalist olma rolünü verdiği insanlar' şeklinde olacağını, esasta Ergenekon'a mensup isimlerin ideolojisi olmayacağını, devletin adamı olduklarını kaydediyor.

Gazeteci Fehmi Koru da geçtiğimiz hafta önemli bir rapora dayanarak Ergenekon adlı örgütün yeniden yapılanması konusundaki çalışmaları ve dünya görüşü hakkında Yeni Şafak gazetesindeki Taha Kıvanç köşesinde etraflı bilgi verdi.

Aydınlatılması gereken pekçok nokta, sorulması gereken birçok soru var. Ortada kolları yurt içinde ve yurt dışında birçok yere uzanabilen bir yapının var olduğu açık bir gerçek. Fakat bu yapıyı harekete geçiren refleksler neler? Mesela yasalarda yeri olmayan 'ulusal operasyonları' yapanlar kimlerin menfaatini koruyor?

İddia edildiği gibi NATO'nun ya da başka bir kökü dışarıda yapılanmanın parçası mıdırlar yoksa tamamen yerel, milliyetçi, solcu ya da Kemalist bir yapılanma mı söz konusu? Birincil amaçları, stratejileri, hedefleri nelerdir; kimlerden oluşur? Bu zamana kadar ne tür faaliyetlerde bulunmuşlardır? Son durumları nedir? Bu soruları daha çok uzatabiliriz.

İÇİMİZDEKİ  ERGENEKON

Ergenekon'un teknik olarak faaliyet alanları yurt dışı ve yurt içi olmak üzere ikiye ayrılıyor. Yurt dışındaki çalışmaları —bazıları tartışmalı bulunsa bile— Türkiye devletinin çıkarları doğrultusunda. Balkanlar, Ortadoğu, Kuzey Irak ve Orta Asya ülkelerindeki birçok askeri, siyasi ve ekonomik çalışmanın arkasında dolaylı olarak Ergenekon yapılanması var. Vatan menfaatleri doğrultusunda yapılan bu çalışmalara büyük ölçüde kimsenin pek bir itirazı olamaz!

Ergenekon'u Türk halkı ve Türk siyasi hayatı açısından asıl önemli kılan içerideki, Türkiye'deki operasyonları. Ergenekon, Türkiye'deki mevcut rejimin gerçek hâmisi olduğuna yürekten inanıyor. Ve bu inanç güç ile birleşince belirlediği 'iç düşmanları' yok etmek, pasifize etmek hatta ortadan kaldırmak için yapmayacağı ve yapamayacağı hiçbir faaliyet yok. Tertip, komplo, iftira, suikast vs...Onlara göre amaç meşru ise yöntemin legal ya da illegal olması önemli değil. Örneğin şimdiye kadar legal ve illegal karton İslami örgütler kurdurmakta, bunların legal olanını sokak hareketlerinde, illegal olanını da birtakım gizli operasyonlarda kullanmakta bir beis yok. Burada kilit nokta Ergenekon'un kimi, hangi kriterlere göre düşman ilan edeceği.

ERGENEKON TEK DEĞİL

Ergenekon dünyada tek değil, Devletin olduğu yerde bir 'derin devlet' öyle ya da böyle mutlaka var. Birçok NATO ülkesinde Gladio, Rüzgar Gülü, Süper Nato, Gehlen Harekatı gibi isimlerle karşımıza çıkıyor. Ergenekon'un İtalya'daki benzer yapılanması Gladio, 24 Eylül 1989'da deşifre edildi. İtalya'da Gladio'nun ortaya çıkışı ile başlayan süreç Mafya—Kilise—P2 Mason Locası—Parlamento—Emniyet örgütleri arasındaki gizli ve kirli ilişkilerin öğrenilmesi ve devletin Temiz Eller adı verilen bir dizi operasyonu ile sonlandırıldı. Gladio'nun soğuk savaş döneminde NATO tarafından kurdurulmasının arkasında SSCB'nin sol fikir ihracına karşı milliyetçi unsurların savaş gücü olarak oluşturulması vardı. Ama İtalya bu yapılanmayı meşru kabul etmedi ve büyük mücadelelerle tasfiye etti ya da tasfiye etmek zorunda bırakıldı.
Aynı paralelde 1960'lı yıllarda Türkiye'de de benzeri bir yapılanmaya gidildi. 1983 seçimlerinde Ergenekon ilk başbakanını Türkiye'den çıkarmış olacaktı ki olmadı. Halk Turgut Özal demişti.
ERGENEKON YOK OLMAK İSTEMİYOR

İtalya'daki Gladio tasfiyesinin ardından Türkiye'de de benzeri bir tasfiyenin yaşanacağı, çünkü NATO'nun böyle bir örgüte ihtiyacı kalmadığı fikirleri savunuldu. Bu fikirlerde haklılık payı da vardı. Ama Ergenekon kendi dinamiklerini ve gücünü bulduktan sonra kendi kendisini yok etmeye yanaşmayacağı ve savunma refleksleri göstereceği es geçilen bir husustu. Ergenekon yaşamak istiyordu ve kendi hayatiyetini devam ettirebilmek için içeride tükenen sol fikriyatın yerine ikame edeceği yeni bir düşmana, yeni bir hayat eğrisine ihtiyaç vardı. Bu düşman kısa zamanda tespit edildi: Kemalizm'i reddeden İslamcı akımlar!

1996 yılında kurulan Refahyol hükümeti döneminde şimdilerde sokakta özgürce gezen Ali Kalkancı, Emire Kalkancı, Fadime Şahin, Müslüm Gündüz ve Sincan olayları döneme damgasını vurmuş ve nerede ise 28 Şubat Süreci'nin gerekçeleri haline gelmişlerdi. Bu olaylar hep fare kaç—kedi tut oyunu idi. Şimdilerde Ali Kalkancı'nın tekstil işi ile uğraştığını, Emire Kalkancı'nın bambaşka bir yaşantı içinde olduğunu, Fadime Şahin'in de restorant işlettiğini söylersek ne demek istediğimiz daha iyi anlaşılacaktır.
ERGENEKON YENİDEN YAPILANIYOR

Dünya değişiyordu ve ülkeye ve dünyaya hükmetmenin metodlarında da ciddi yenilikler ortaya çıkıyordu. Globalleşmenin bir neticesi olarak 1999 yılında Ergenekon yeni bir yapılanma hamlesi içine girdi. Asker, bürokrat, sanayici, sivil toplum örgütleri, güvenlik şirketleri, nakliyat şirketleri, çeşitli vakıf—derneklerin etkin üyeleri ve basın mensuplarından birçok yetkilinin içinde bulunduğu bu yapılanma elde edilen tecrübeler ışığında organizasyon sistemini yeniliyor. 21. yüzyılda ülkelerin kaderlerini, siyasi aktivitelerden daha çok ve kesin olarak ekonomik güçlerin belirleyeceğini görüldü. Öyle ki; silahlı güçlerin hareket olanakları bile ekonomik koşulların kilitlenmesiyle kontrol altına alınabilecek.

Bu nedenle Ergenekon'un Lobi adını verdiği program, ilk adımlarını ekonomik alanda atması ve ekonomik alanda giderek güç kazanıp denetleyici ve belirleyici unsura dönüşebilmesini en önemli ve birincil amaç kabul ediyor.

İkinci (meşru) hedefi de, Türk toplumunun Kemalizm ve ulusal çıkarlar doğrultusunda yeniden yapılandırılması çalışmalarına ağırlık verilmesi.

SİVİL UNSURLAR GÖZDEN GEÇİRİLDİ

Gelişen ve değişen siyasal, ekonomik, bilimsel ve toplumsal dünya koşulları ile bölgesel coğrafyasında ve kendi içinde Türkiye'nin özgür iradesi dışına ve ulusal çıkarlarına aykırı biçimde içine sürüklenmek istendiği çeşitli oluşumlar göz önüne alındığında; "Ergenekon"a bağlı olarak, "Sivil Unsurların" örgütlenmesi zorunluluğu kaçınılmaz bir gerçek olarak kabul ediliyor.

'Lobi' adı verilen gizli örgütsel çalışmanın sonuçları Ergenekon'un Türkiye ve dünya gerçeklerine nasıl baktığını ortaya koyması açısından çok önemli ipuçları veriyor. 
Elde edilen raporun hemen giriş bölümünde, İngiltere, Almanya, Fransa, Amerika Birleşik Devletleri, SSCB gibi ülkelerin; kendi ideolojileri doğrultusunda, "sivil unsurlardan" sonuna değin yararlanmayı bildiği, emperyalist emelleri adına tüm dünya ülkelerinde her alanda çeşitli faaliyetler sonucunda kültürel, siyasal ve ekonomik çıkarlar elde ettiği ifade ediliyor.

Günümüzde değişen değil, giderek daha da geliştirilen sivil unsur etkinlikleri ile sürdürülmekte olan bu çalışmalar; sayıları giderek artan "sivil toplum örgütleri", "insani yardım kuruluşları", P—2 Mason Locası, Bilderberg Grubu vb. gibi çeşitli gizli ve örtülü adlar altında, dünyanın dört bir yanında ideolojik, siyasal, ekonomik, kültürel ve bilimsel çalışmaları örgütsel olarak yürüttüğü belirtildikten sonra raporda şu özeleştiri yapılıyor: "Türkiye ise; bu alanlarda çalışmalar yapmak yerine, siyasi parti kuruluşları ile onlara bağlı örgütlerin şemsiyesi altında kalmakla yetinmiştir. Böylelikle yalnızca siyasi liderlerin sultası altındaki siyasal otorite gruplarının kısır iç hesaplaşmaları içinde tıkanıp kalmış, dünyaya ve sınırkomşularına ideolojisini tanıtıp kabullendirememişlerdir."

Haberin bundan sonraki kısmında kendi görüşümüze fazla yer vermeden, içerden kendilerini nasıl gördüklerini yine onların ifadeleri ile ortaya koyacağız. Ancak bütün tarafsızlığımıza rağmen ortaya çıkan mekanizmanın, yurt içindeki kısmı dikkate alındığında, şeffaflık, demokrasi, milletin iradesini konuştuğumuz şu dönemde kökünün nerede olduğu bilinmeyen sistemin ne denli ürkütücü olduğunu bilmem söylemeye gerek var mı?

'Türk halkı Kemalizm'den soğudu!' Ergenekon'un Türk halkının Kemalizm hakkında ne düşünüyor sorusuna verdiği cevap şöyle: "Toplum, Kemalist ideolojiyi gerçek anlamda özümseyememiş, emperyalist devletlerin 'sivil unsurlarının' ve yerli işbirlikçilerinin çabaları sonucunda —buna fırsat bulamamış— kaçınılmaz olarak, yabancı ideolojilerin cazibesine kapılmıştır. Gelişen dünya ülkelerindeki geniş halk kitlelerinin erişebildiği koşulları göz önüne alan Türk toplumu; gerçekte siyasi liderler ve yandaşlarının çıkarları adına hareketlerinden kaynaklanan hatalardan ötürü, Kemalizm'i sorumlu tutarak yargılamaya yönelmiştir. Türk halkı, toplumsal geri kalmışlık, mutsuzluk ve umutsuzluğun kaynağı olarak Kemalizm'i sorumlu tutar hâle gelmiştir. Ve bugün çeşitli ideolojiler doğrultusundan hareketle toplum düşünsel ve inançsal alanlarda parçalara bölünmüş, etnik ayrımcılık dünya platformunda kendisine yer edinebilmiş, toplum "yeni rejim" arayışlarının kaosuna sürüklenmiştir."

Yaşlara göre rejim analizi

Çarpıcı tespitler devam ediyor. Türk toplumunun bugün; koskoca bir ömür boyunca kendisini sosyal güvence ve manevi tatmine ulaştıramayan, mutlu edemediği gibi umut verileri de ortaya koyamayan rejime karşı ümitlerini yitirdiğinin vurgulandığı rapora göre; "yaşlı insanlar(50 yaş üzeri); tümden güvenini yitirmiş, düş kırıklığı içindedir. Orta kuşak (35—50 yaş arası) olarak ele alınacak nesil için de durum böyledir. Genç kuşak ise (18—30) kendilerinden önceki kuşakların yaşamak ve katlanmak zorunda kaldıkları koşullar ile gelişmiş ülke insanlarının eriştikleri koşullar arasında muhasebe yapmakta ve mevcut rejimin kendilerine bir gelecek
sağlayabilecek güç ve dinamiğe sahip olmadığını peşinen görmektedir. Geniş halk kitleleri umutsuzluğun ivmesi ile kaosu yaşamaktadır."

Bir tür acı itiraf denebilecek değerlendirmelerin ardından halkın kaderci yapısının patlamaları engellediği anlatılıyor: Onca kötü ve adaletsiz eğitime karşın; Türk insanı kendisini içinde bulunduğu koşullara direnç gösterebilecek bir biçimde eğitebilmiştir. Bu nedenle —dış güçlerin onca emperyalist çabalarına karşın— Türkiye Cumhuriyeti'nde geniş halk kitlelerine dayalı sosyal ve siyasal patlamalar bir türlü gerçekleştirilememiştir. Türk toplumu hangi görüş ve inanca sahip olursa olsun, —tarihsel birikim sonucu— bilmektedir ki; ülke ayakta kalamadığında, birey olarak kendisi de var olamayacaktır. Bu nedenle bir yandan varlığının devamını sağlamak, diğer yandan "zulüm rejimi" olarak tanımlar hale geldiği mevcut düzeni değiştirmenin yollarını aramaktadır.

Bu sosyolojik saptamalardan sonra "Ergenekon"un kontrolünde, sivil usur olarak çalışması planlanan Kemalist/sivil "Lobi"den sözediliyor ve lobinin yapacağı çok yönlü yararlı faaliyetlerle yeniden dirilişe geçileceği savunuluyor. Aksi halde emperyalist güçler, özellikle orta ve genç kuşağın içinde bulunduğu arayış ve kaos ortamında, Türkiye'nin geleceğini büyük bir rahatlıkla kendi çıkarları doğrultusunda  biçimlendirebileceği tehtidi savruluyor.

Tezlerini güçlendirmek için raporda bazı legal/sivil toplum örgütlerinin çalışmalarına değiniliyor. Örneğin: Federal Alman Friedrich Eber Stiftung Vakfı ile Konrad Adenauer Vakfı'nın çalışmalarından yalnızca birkaçına bakılacak olduğunda, "Türk Gençliği 98— Suskun Kitle Büyüteç Altında", "Avrupa Birliği'nin Akdeniz Politikası ve Türkiye", "Enformel Sektör ve Sosyal Güvenlik: Sorunlar ve Perspektifler", "Türkiye'de Sendikacılık Hareketleri" ve "Türk Medya Sektöründe Yoğunlaşma Hareketleri ve Beklenen Etkileri" gibi çeşitli araştırma raporları hazırladıkları görülüyor. "Bu çalışmaların pek çok benzerlerinin Avrupa ve ABD'nin sivil unsurları tarafından gerçekleştiriliyor oluşu; Türk sivil toplum örgütleri içinde etnik, fundamentalist, kültürel, siyasal ve ekonomik faaliyetlerde belirleyen faktör olarak etkin ve yoğun bir biçimde yer alabilmeleri ise; küçümsenecek bir unsur olamaz" deniliyor.Sivil unsurlarla temasa geçilecek Mevcut rejimin, "Harp Akademileri"nden yetişen, yalnızca silahlı kuvvetler mensuplarının savunduğu ve dayatmaları ile ayakta tutmaya çalıştıkları bir rejim ve "izm" olarak gösterilmeye devam edileceğine dikkat çekilen rapora göre insanlarının "köşe dönücülüğe" koşullandırılarak, paraya  ve çıkarlara endekslenmiş, tüm manevi değerleri yıpratılarak dejenere edilmiş bireylerden oluşan bir topluma dönüştürülen kitleleri, sivil unsurların etkinlikleri birleştirecek, özüne sarılması gereğini motive edecek, moral ve umut kaynağı olacaktır.

Bu faaliyetlerin sonucunda işbirlikçilerin de dize gelebileceği düşüncesine hakimler. Bu sayede Türkiye'de faaliyet gösteren yabancı sivil toplum örgütleri, önlerinde ilk kez bir sivil kontra hareketin direncini bulacaktır. Karşılaşacakları bu sivil direnç, etkinliklerini sıfır noktasına çekecektir. Yetişkin ve yetişmekte olan gençlik, özüne uygun platformlarda kendisini ifade edebilecektir. Lobi'nin faaliyetleri, siyasi otorite grupları ile dış kaynaklı, işbirlikçi, sözde sivil toplum örgütlerinin bölücü ve yıkıcı girişimleri etkisiz kılınacaktır. Lobi'nin kontra direnci ile karşılaşan siyasi otorite grupları, doğal olarak Kemalist sivil "Lobi" ile işbirliğine yönelme zorunluluğu duyacaklardır. (Örneğin: benzer dış güç odakları arasında yer alan Mason locası ve Bilderberg grubu ile iş birlikçiliğe yönelinmesi gibi) Aksi halde halkla
bütünleşmeleri mümkün olmayacaktır. Mevcut Medya yapılanması ise; Kemalist sivil "Lobi"nin faaliyetleri karşısında, çıkarlar adına, halkı siyasi otorite gruplarına yönlendirmeyi ve bütünleştirmeyi başaramayacaklardır.

Lobi'nin amacı 

Ergenekon, 20. yüzyılın son dönemlerinde giderek sayıları artan, çalışmaları yoğunlaşarak geniş halk kitlelerini hedef alan ve Türk sivil toplum örgütleri ile bütünleşerek, siyasi otorite grupları üzerinde etkin baskı unsuru haline dönüşen yabancı ülkelerin sözde sivil toplum örgütleri, gerçekte siyasi ve emperyalist ideolojik çalışmaların örtüsü olarak kabul ediyor.

Yabancı ülkelerin Türkiye'de faaliyet gösteren Sivil Toplum Örgütlerinin amacı: 

Türkiye Cumhuriyeti'ni etnik/fundamentalist/siyasal/ekonomik faktörlerinden yararlanarak; bölerek yıkmayı, başarılamaz ise de çıkarlara yönelik yönlendirmelerle bir anlamda yönetebilmeyi hedef aldığının belirtildiği raporda, ilk adımlarının kültürel ilişkiler düzeyinde atıldığı söz konusu kuruluşların bugün ulaştığı nokta, mevcut rejimi tümüyle kontrol altına alma aşamasına eriştiği gibi; ülkenin bölünmenin eşiğine getirilebilmiş olmasıyla da ne denli büyük sakıncalar yaratılabileceklerinin son 15 yılda yaşanılan olaylar ile ortaya çıktığına işaret ediliyor;

"Her birinin ardında görünen sözde vakıf kuruluşlarının finanse ettiği söz konusu sivil toplum örgütleri, bilindiği üzere, gerçekte ait oldukları ülkelerin hazine kasalarından karşılanan milyarlarca dolarla finanse edilmektedirler. Atacakları her adım ise; yine ait oldukları ülkelerin gizli istihbarat örgütlerinin son derece deneyimli araştırmacı teorisyenlerince planlanmaktadır. Türkiye'de faaliyet göstermekte olan yabancı sivil toplum örgütleri, kültürel, ekonomik, bilimsel ve siyasal olmak üzere her alanda her türden argümandan yararlanmaktadır. Yabancı sivil toplum örgütleri, Türk halkının demokratik haklarını kullanabilmek amacıyla kurdukları, sözde sivil toplum örgütleri, dernekler, vakıflar, medya ve benzer faaliyetlerini de finanse ederek, kendilerine yerli işbirlikçiler oluşturmaktadırlar."

28 Şubat Ergenekon eseri 

Rapor, "Milletlerarası pek çok anlaşmalar ve ait oldukları ülkelerin resmi misyonlarının koruma şemsiyesi altında rahatlıkla ve örtülü olarak "istihbarat", "provokasyon" ve "yıkıcı/bölücü faaliyetler" yürütebilen bu kurumların çeşitli alanlarda kendi ülke çıkarlarına uygun biçimde düzenledikleri raporlar, Türkiye'nin uluslararası platformlarda atacağı her adımın belirleyici etkeni haline gelmiştir" cümlesine yer verdikten sonra şöyle devam ediyor: "Siyasi otorite grupları, salt oy kaygısı ile —tarihsel süreç içinde— "tarikat liderleri" ile işbirliğine yönelmişlerdir. Cumhuriyet yasalarıyla men edilmiş olmasına karşın; dergâhların faaliyetlerine göz yummuşlardır. Çıkara dayalı bu sorumsuz tutum sonucunda ise; rejim karşıtı fundamentalist görüş iktidar olabilmiştir. Bu iktidara son veren koşulların oluşturulabilmesi için, büyük ve olağanüstü bir karşı çaba gereği doğmuş ve sonucunda dış ülke otoriteleri ile yerli işbirlikçilerinin tarih önünde "sivil darbe tezgâhı", "Türk Silahlı Kuvvetleri dayatması" olarak tanımlama cüretini gösterebildikleri 28 Şubat süreci yaşanmıştır.

Mafya siyasete hakim

Raporda, siyasi otorite gruplarının çıkarları adına MAFYA grupları oluşturduğu ve bu yolla pek çok devlet ihalesi, bankalar, stratejik öneme sahip enerji üretim tesislerinin yanı sıra; çeşitli üretim birimlerini adeta "ele geçirme" operasyonları sonrasında yandaş kartellerin eline geçtiği iddia edilerek, uyuşturucu, silah ve kumarın, her dönemde ve her grup tarafından finans kaynağı olarak kullanıldığına dikkat çekiliyor.

"Kamuoyunu etkileyen, yönlendiren ve biçimlendiren medya organları, ülke çıkarlarını hiçe sayarak, salt kendi çıkarlarına uygun hareket eden mekanizmalar haline

getirilmiştir. Direnenlerin ise; önüne çeşitli setler çekilerek ayakta kalıp varlıklarını sürdürmeleri olanaksız kılınmıştır. Türkiye'de 1995 yılından 1999 yılına değin oldukça kısa bir süreçte, küçük ama bağımsız tek bir yayınevi kalmamıştır. Çünkü medya kartelleri ile banka sektörü kitap yayıncılığına —üstelik kâr oranı çok düşük olmasına karşın— yönelmiş, her türlü düşünce üretimine bu yolla çok kolayca, zahmetsizce ve topluma hissettirilmeksizin sözde kültür hizmeti gerçekleştirilerek son verilmiştir."Kemalist yazar yetişmiyor!

Raporun ilginç analizlerinden birisi de kuşak değişimi ile ilgili değerlendirmede karşımıza çıkıyor. 1950—1960 doğumluların ardından gelen kuşaklar arasında varlığından söz edilebilecek tek bir yazar yetişmemiş olması, faaliyetlerin ne denli sindirici, yok edici ve zararlı olduğunun en belirgin kanıtı olduğu belirtiliyor.

Finans kaynakları kurutulacak!

Türk sivil toplum örgütlerinin finans kaynaklarının, yabancı ortaklı karteller ve dış ülkelerin vakıf veya sivil toplum kuruluşları olduğu, derneklerden başlayarak vakıf ve sivil hareket örgütleniş biçimlerinin her aşamasında ülke dışı kaynaklarca finanse edildiği iddia edilen raporda, programlanan kamu örgütlenişinin, ulusal çıkarlara uygun olmasının beklenemeyeceği, "Lobi"nin göstereceği faaliyetler ile yukarıda işaret edilen alanlarda çok daha kolay ve sağlıklı istihbarat toplayabileceği ve değerlendirme ile analizini gerçekleştirebileceği, kontra senaryolar üretilip, etkinlikler tasarlayarak uygulamaya koyulacağı, kamuoyunun Kemalist ideolojiye ve ulusal çıkarlara uygun sivil hareketi sahiplenerek katılımını sağlayabilecekleri anlatılıyor.

Gençler örgütleniyor

Bir çok kişinin Siyaset Meydanı ve Ateş Hattı programında Çağdaş, İlerici derneklere gidip gelen 1930'lu yıllardaki ideolojileri savunan gençlerin nerede yetiştiğini merak
ettiklerini biliyorum. Raporun bu bölümü konuyu yeterince aydınlatacak doneleri veriyor: "Lobi, geniş halk kitlelerine yönelik çalışmalarında özellikle gençlerin
Kemalist ideoloji ve ülke çıkarları doğrultusunda yeniden örgütlenmelerini sağlamayı tasarlamaktadır. Dış ülke istihbarat örgütlerinin uzantıları olan kuruluşların,
finans ve kontrolünde etkinlikler sergileyen, mevcut sivil toplum örgütlerinin ulusal çıkarlara aykırı faaliyetlerini sağlıklı biçimde belirleyerek bu faaliyetlerin kamuoyunu etkilemesinin önüne geçilmesini sağlamak için; gerekli önlemleri alıp kontra teori ve senaryolar üreterek uygulama alanları yaratılması ve yaşama geçirilmesini sağlayacaktır. Bir merkezde toplanacak olan bilgiler ışığında analiz ve değerlendirme yapacak, teori ve senaryolar üreterek, iletişim ve propaganda yoluyla ulusal çıkarlara aykırılıklar karşısında sivil direnç odakları oluşturacaktır."

Engenekon holdingleşmek istiyor

Ergenekon, Lobi yapılanması ve tüm faaliyetleri mevcut hukuk platformu ile çerçevelemek istiyor. Örgütlenme, yapılanma ve faaliyetlerinde legal sınırlar içinde
kalarak böylece temiz toplumun özlemi içindeki kamuoyunun, özlemini duyduğu, kendi yapısına uygun sivil toplum örgütlerine kavuşmuş olacağı düşünülüyor. Lobi'nin her girişimi kendi içinde oluşturulan hukuk birimi tarafından yasal koşullara uyumlu hale getiriliyor.

Lobi'nin Kemalist ideolojiye bağlılığı ve bağımsızlığı, kendi içinde uygulamaya koyacağı ticari faaliyetler ile sağlanacak. Lobi, çeşitli alanlarda kuracağı ticari şirketlerin faaliyetleriyle giderlerini karşılayacak, projelerini uygulama olanağına kavuşacak ve mevcut rejim karşıtı yapılanmaların oluşturduğu ekonomik güçlerin faaliyet gösterdikleri alanlarda rekabete yönelerek, ülke ekonomisinin rejim karşıtı güçlerin denetim ve kontrolüne geçirilmesi çabalarına engel olacak.

Lobi, tasarım, girişim ve uygulamalarında toplumun temiz toplum özlemi arayışına örnek sivil toplum örgütlenmelerinin oluşturulmasında önderlik edecek. Girişimlerinin mevcut anayasal düzenin kurallarına uygunluğu ilkesi ön planda tutulacak. Sivil toplum örgütlerinin ulusal çıkarlara uygun tepkisel eylemlerde bulunması sağlanacak ve kitlesel tepkiler organize edilerek kontrolde tutulması sağlanacak. İşlev ve misyonunu tamamlamış çeşitli işçi sendikalarının, sivil toplum örgütlerinden etkilenmeleri sağlanarak, mevcut sendikaların tepkisel ve kitlesel eylemlerinin endirekt metodlarla yönlendirilmesi sağlanacak.

Lobi, prensip olarak hiçbir zaman doğrudan doğruya toplumsal eylemler içinde yer almamaya titizlikle riayet etmek istiyor. Oluşturacağı sivil toplum kuruluşlarının etkinlik ve eylemler düzenlemesini organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalmaya çalışıyor. Aynı şekilde ticari ve kültürel faaliyetlerde de doğrudan doğruya girişim ve etkinlikler içinde yer almayıp, tüm faaliyet alanlarında organizasyon çatısı altında oluşturduğu kuruluş ve örgütleri amaçları doğrultusunda
harekete geçiren bir mekanizma olarak kalmaya özen göstermeyi planlıyor.
Ekonomi ön planda

Ergenekon'un yeni yapılanmasında ekonomik faaliyetlere verilen önem hemen dikkat çekiyor. Günümüz dünyasında tüm güçler ekonomik güçten kaynaklanan hareket ve yaptırım gücü elde edebilmektedir. Bu nedenle amaçlanan girişimlerin uygulanabilmesi ve sonuca ulaşılabilmesi için, ekonomik faaliyetler ön planda tutulmalıdır.
Lobinin amaçlarından saptırılmaması için, ekonomik olarak güçlü olabilmesi esastır. Faaliyete geçirilmesi planlanan Lobi, öncelikle ticari şirketler aracılığı ile ekonomik güç kazanmalı, ardından kuracağı vakıf ile de ekonomik gücünü artırma çalışmalarına yönelmelidir. Bilginin para kaynağına dönüşebilirliği gözden kaçırılmamalı, mevcut istihbarat birikimlerinden ekonomik güç elde edebilmek için yararlanılmalıdır.

Vakıfları vakıflarla durdur!

Mevcut pek çok sivil toplum örgütü ile çeşitli alanlarda faaliyet gösteren pek çok vakıf bulunmakta. Ergenekon, bunların finans kaynakları ve amaçlarını saptayıp kontra
faaliyetler ile önlerinde güçlü dirençler oluşturmayı tasarlıyor. Mevcut sendikaların yönetim kadrolarının ilişkiler ağı yeniden gözden geçirilerek, siyasi ve ekonomik güç odaklarıyla ilintileri ele alınacak, tabanları bu ilişkiler hakkında bilgilendirilerek, işçi kitleleri üzerindeki etkinlikleri kırılıp güçleri zayıflatılacak.

Ergenekon'a göre ülke ekonomisini elinde tutan ve kişisel çıkarları adına ulusal çıkarları hiçe sayabilen, çok uluslu şirketler ile ortakları olan güçlü holdinglerin faaliyetleri kontrol altına alınmalıdır. Bu türden holdinglerin faaliyet ve planlamaları hakkında istihbarat sağlanmalı, engelleyici kontra önlemler üretilmeli ve uygulamaya konulmalıdır. Gereğinde bu holdinglerin ihtiyaçlarına cevap verecek ticari şirketler kurularak, müşterek ilişkiler geliştirilmeli ve işbirliği içinde olunmalıdır. İnsan kaynaklarına dayalı ticari bir danışmanlık ve hizmet şirketi kurularak, güçlü ticari   kuruluşlarda kadrolaşma sağlanabilmelidir. Yine aynı amaçla bir güvenlik şirketi kurularak, işadamlarının güvenliği sağlanabilmeli ve böylece her alanda kadrolaşma gerçekleştirilebilmelidir. Mafya grupları tümüyle yeniden gözden geçirilmeli, deneyimli mevcut grupların karşısında yeni ve güçlü bir grup oluşturularak, denetim ve kontrol altına alınmaları sağlanmalıdır. Lobi, çalışmalarında medya kuruluşları ile doğrudan temasta bulunmamaya azami özen göstermelidir. Daha çok organizasyonun şemsiyesi altında yer alacak sivil toplum örgütleri ile vakıfların faaliyetleri doğrultusunda bağlantı kurdurulması sağlanmalıdır.

Ergenekon'un Lobi çalışmasının etraflıca anlatıldığı raporda altı çizilen bir konu da Lobi'nin prensip olarak hiçbir girişim ve eylemin içinde yer almaması ve tümüyle yasal düzenleme içinde hareket etmesi, toplumsal prensiplere saygılı olması, örnek bir sivil toplum kuruluşu olarak, siyasetten tümüyle uzak bir yapı olarak faaliyet göstermesi.

Emir ve tensiplerinize...

Raporun sonuç ve önerilerin yer aldığı son kısmında ilginç bir hitap tarzı dikkat çekiyor: 'Emir ve tensiplerinize sunulan bu çalışma' dendikten sonra rapora masonik Bilderberg örgütü, Alman Nazi örgütlenmesi, İngiliz İstihbaratının örtülü örgütlenme modelleri  ve bazı Avrupa ülkelerinin sivil toplum örgütlenişleri ile Doğu kaynaklı bazı istihbarat ve siyasal örgütlenmelerinin kaynaklık ettiği kaydediliyor

Türkiye'nin Efendileri'nin durmayacağını, dahada ileri gitmek istediğini raporun şu son cümlesi çok net ortaya koyuyor: "Geleceğin dünyasında "sanal ortam" büyük önem ifade edecek olmakla birlikte, katı gerçekler belirleyici ve sonuçlandırıcı unsurlar olmaya devam edecektir. 

Ergenekon'un Lobi adını verdiğimiz örgütsel organizasyonun faaliyetlerine önümüzdeki zaman dilimi içinde çok daha fazla gereksinimi olacağı görüşünde haddimizin sınırlarını zorlayan ısrarcılıktaki ifade ve işaretlerimizin amacı, konunun öneminden kaynaklanmaktadır."

ORGANİZASYON PLANI

9 departmandan oluşan Lobi'nin organizasyon planı, aşağıdaki birimlerden oluşmaktadır: Departmanlar, Ergenekon tarafından örgütün merkez üyeliğine atanmış güvenilir yöneticiye doğrudan bağlı olarak yönetilecek. Beş sivil yönetici personelin Ergenekon ile teması ise; atanmış ve güvenilir iki sivil personel ile sağlanacaktır. Departman başkanları merkezdeki beş yönetici tarafından seçilecek ve yönlendirilecektir.

1. MERKEZ

Lobi'nin merkezden görev alması için, Ergenekon tarafından atanmış güvenilir beş sivil yönetici bulunacaktır. Yönetici personelin görevi elde edilen veriler ışığında organizasyonu gizlilik prensiplerine sadık kalarak sağlıklı biçimde yönetmek olduğu kadar, her alanda gelişim ve tekniğini de artırmaktadır. Bunun yanısıra, birimlerin oluşturulması ve birimlerin sağlıklı, düzenli ve etkin biçimde işleyişini sağlamaktır.

2. ARAŞTIRMA VE BİLGİ TOPLAMA

Araştırma ve Bilgi Toplama Departmanı, merkez üyelerince seçilmiş bir başkan ve on kişilik bir yardımcı kadrodan oluşmaktadır. Lobi'nin amaçları doğrultusunda istihbarat verileri toplamak, arşivlemek ve merkeze sunmaktır.

3. ANALİZ VE DEĞERLENDİRME

Analiz ve Değerlendirme Departmanı, bir başkan ve beş kişilik yardımcı bir kadrodan oluşmaktadır. Elde edilen istihbarat verilerinin analiz raporlarının hazırlanması çalışmalarını yürütmekle sorumludur.

4. FİNANS VE TİCARET

Finans ve Ticaret Departmanı, bir başkan ve altı kişilik yardımcı personelden oluşmaktadır. Ticari koşulları yakından izlemek, ticari faaliyet ve yardım alanlarının belirlenmesi çalışmalarının yürütülmesinden sorumludur. Ayrıca, ülkenin içinde bulunduğu ticari ve ekonomik koşulların belirlenmesi çalışmalarını yürütür. Bu birimin başkanı örgütün ticari şirketlerinin kuruluş, organizasyon ve denetimini kontrol eder.

5. KÜLTÜR VE BİLİM

Kültür ve Bilim Departmanı, bir başkan ve altı yardımcı personelden oluşmaktadır. Bilimsel ve kültürel gelişmeleri yakından izlemek ve yararlanılabilecek alanların tespiti çalışmalarını gerçekleştirir. Kültürel ve bilimsel faaliyetlerde bulunarak kamuoyunu ulusal çıkarlar doğrultusunda aydınlatıp yönlendirme çalışmalarını yürütür. Ülke çıkarlarına aykırı kültürel faaliyetleri tespit eder ve karşı argüman üreterek kamuoyunu ve sivil toplum kuruluşlarını karşı bilinçlendirme ile gereğinde karşı eylemlere yöneltir.

6. TEORİ VE SENARYO

Teori ve Senaryo Departmanı, bir başkan ve beş senaristten oluşmaktadır. Bu departmanın görevi, ihtiyaç duyulması halinde elde edilen analiz raporlarından yararlanarak kontra teori ve senaryolar üretmektir. Ulusal çıkarlara aykırı teori ve senaryoların çürütülmesinde belirleyici rol oynar. Uygulamaya konulması düşünülen senaryoların sağlıklı sonuçlara ulaşmasını sağlamak amacı ile, karşılaşılacak kontra senaryoları belirleyerek önlem alınmasını sağlar.Kültürel, bilimsel senaryo kurguları ile kamuoyunun ajite edilmesinin önüne geçecek argümanlar üretir. Medya kuruluşlarını yönlendirme çalışmalarına katkıda bulunur. 

Şeklinde biten yazı olrduğu, şüpheli bu yazıdan haberinin olmadığını beyan etmiştir.

Ayrıca şüphelinin bilgisayarından,

MESUT YILMAZ İÇİŞLERİ BAKANLIĞI´NDAKİ GİZLİ GÜCÜNÜ KULLANDI MI?...KOMPLO İÇİNDE KOMPLO!

14 Mayıs 2002 tarihinde Milliyet gazetesinde Tuncay Özkan imzasıyla yeralan “komplo” başlıklı haberle Türk kamuoyunun gündemine gelen Abdurrahman Yakupreisoğlu'nun 1999 yılında yaşadığı bir dizi gelişme sonucunda ciddi bir "polis travması" geçirdiği belirlendi. İnternet yayıncılığı yapan, DigiMedya'ya Yakupreisoğlu ile ilgili bilgi veren çok özel kaynaklar, 1999 yılında yaşanılanlara ilişkin şunları anlattılar: "Abdurrahman Yakupreisoğlu, esasen işletme mezunu, diğer kardeşleri yasal işlerle uğraşan güçlü bir aileye mensup, yaklaşık 20 yıl mali müşavirlik yapmış bir insandır... Tutuklanması, Trabzon limanında yapılan bir hayali ihracat olayı nedeniyledir... Bu tutuklama sonrasında, o dönem bazı yetkililere toplam 100 bin Dolar vererek kurtulmayı denemiştir... Bu olayla ilgili soruşturmalar sürerken, 1999 yılının mayıs ayında, Acıbademde'deki yazıhanesine kendilerinin polis olduğunu belirten üç kişi gelmiş, Trabzon'da vermiş olduğu 100 bin dolara ek olarak 50 bin dolar daha vermesi gerektiğini söylemişlerdir... Yakupreisoğlu, bu isteğe karşı çıkınca, bu üç kişi tarafından feci şekilde dövülmüştür... Dövdükleri şahsın öldüğünü sanan bu kişiler, Yakupreisoğlu'nu, üçüncü kattaki yazıhanesinden aşağıya atmışlardır... Fakat Abdurrahman Yakupreisoğlu kaldırıldığı hastanede kurtarılmış, her yeri kırıldığı için bir çok kemiğine platin takılmış, aynı yıl Bayrampaşa Cezaevi'ne konulmasına karşın, cezaevi yaşamı, sürekli kanayan yaraları nedeniyle Bayrampaşa Cezaevi Reviri'nde geçmiştir... Olaya adı karışan üç polis, aynı dönemde yargılanmış, sahte kimlik ve irtikap suçlarından mahküm olmuşlardır..." Abdurrahman Yakupreisoğlu'nun mali müşavirlik döneminde düzenlediği evraklar nedeniyle, pek çok büyük sermaye grubunun hayali ihracat vakalarını çok iyi bildiğini, bu nedenle, İzmir'de vermiş olduğu ifadelerin çok önemle dikkate alınması gerektiğini de belirten kaynaklar, " Yakupreisoğlu'da, 1999 yılında yaşadığı ve pek çok polisin adının karıştığı olaylar 

nedeniyle büyük bir polis korkusu vardır... Bir çeşit travma yaşamaktadır... Bu nedenle, polise alındığı anda, ne denirse onu imzalar, herşeyi, sadece polisin elinden kurtulabilmek için kabul eder... Bu nedenle, İzmir'de verdiği ifadeleri, İstanbul'da küçük bir baskı sonucunda reddetmesi çok normaldir...Fakat STAR yazarına ulaştırdığı mektup poliste verdiği ifadeden çok daha önemlidir..."dediler. 

Avrupa Birliği'nin Ankara Temsilcisi Karen Fogg'un gizli e-mail yazışmalarını ortaya çıkararak kamuoyunda fırtınalar yaratan, İşçi Partisi lideri Doğu Perinçek'in kontrolündeki AYDINLIK dergisi, Mesut-Turgut Yılmaz kardeşlerin adının karıştığı bir skandalın giderek bir "hükümet komplosuna" dönüştüğünü ileri sürdü. Milliyet gazetesinin 14 Mayıs 2002 tarihinde, Tuncay Özkan imzalı KOMPLO manşetiyle çıktığını hatırlatan dergi, "Balina Operasyonu sanıklarından Abdurrahman Yakupreisoğlu, 16 ay önce İzmir'dei verdiği ifadede, Mesut-Turgut Yılmaz aleyhine konuşması için zorlanmıştı. "Zorla" verdiği "ek ifade" deavletin kurumlarından gizlenmişti! Aynı gün, Kanal D'de Yakupreisoğlu'nun sorgu kaseti yayınlandı. Ertesi gün kampanyaya SABAH Gazetesi de katıldı" denildi. Yılmaz'ın iddiası ANAP Genel Başkanı Mesut Yılmaz'ın, Milliyet'te haberin yayınlandığı gün jandarma, polis ve savcıları suçlamasına da dikkat çeken dergi, bu gelişmelerin öncesini şöyle aktardı: "26 Nisan 2002 tarihinde yapılan son MGK toplantısına, "çıkar amaçlı suç örgütleri ve organize suçlarla" ilgili kapsamlı bir dosya sunuldu. Cumhuriyet tarihinin en büyük hayali ihracat operasyonu olan Örümcek Ağı'yla ortaya çıkarılan gerçekler de dosyada yer aldı. İşçi Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek, 16 Mayıs'ta partisinin genel merkezinde yaptığı basın toplantısında, "Örümcek Ağı soruşturmasıyla ortaya çıkarılan Maliye müfettişleri ve Hesap Uzmanları'nın incelemeleriyle kanıtlanan, Turgut Yılmaz'ın hayali ihracatı 26 Nisan 2002 günü yapılan Milli Güvenlik Kurulu'nda görüşüldü" dedi. Perinçek, Turgut Yılmaz'ın, GSD adlı şirketi hakkında dört yönlü; gümrük, kambiyo, kara para ve vergi mevzuatı açısından soruşturma başlatıldığını, "KOMPLO" tezgahının bunun üzerine yapıldığını açıkladı" dedi. "Komplo başlıyor" AYDINLIK, bu gelişme üzerine, nisan ayında, Mesut Yılmaz'ın bazı üst düzey emniyet yetkilileriyle konuşarak, yeni bir "komplo"nun başladığını savundu: " 28 Nisan'da Balina Operasyonu sanıklarından Abdurrahman Yakupreisoğlu, İstanbul Kaçakçılık ve Organize Suçlar Şube Müdürü Adil Serdar Saçan tarafından gözaltına alındı. (...) Saçan'ın yaptığı yeni sorgulamanın amacı, bu ifadeleri değiştirmekti. İstanbul emniyetinde sorguyu bizzat yapan Adil Serdar Saçan, Yakupreisoğlu'nun daha sonra çıkarıldığı DGM'de belirttiğine göre, yalan ifade düzenledi ve imzalattı." Adil Serdar Saçan'ın, baskıyla aldığı ifadeyi Milliyet ve Kanal D'ye verdiğini de savunan dergi, böylece ortada olan bir suçun ört-bas edilmesi operasyonuna bazı basın-yayın organlarının da karıştırıldığını ileri sürdü. Doğu Perinçek, "Adil Serdar Saçan, Kanal D'ye verdiği sorgu kasetini DGM'ye vermemişti. Böylece Saçan'ın polis memuru olmaktan önce, Yılmazlar'ın memuru olduğu bir kez daha kanıtlandı" diyordu. Dergi, Yakupreisoğlu'nun, STAR Gazetesi yazarı Saygı Öztürk'e gönderdiği mektupta, İstanbul Kaçakçılık ve Organize Suçlar Şube Müdürü Adil Serdar Saçan'ın "ölüm t ehditiyle kendisinden ifade aldığını" belirtti. 

Şüpheli Erol MÜTERCİMLER’ in İlimiz Kadıköy İlçesi Göztepe Mahallesi Server İskit Sokak No:2/18 sayılı adresinden elde edilen, 81 numara ile numarandırılan disketin yapılan incelemesinde;
“senaryo.doc” isimli dosya içeriğinde
1-Derin Devlet yapısı
2- Kahraman....TV programcısı....Yakup Cemil (teşkilatı mahsusa)

3- Sevgilisi  medya grubunda çalışan gazeteci kız, Banu. Babası emekli albay Mitçi, emekli olurken öldürülecek. Albay Talat  bu örgüte üye... Örgüt uykuda...uyandırılması gerekiyor, büyük tehlike var. BOP, PKK- Kürdistan-Ermeni (11, 13 veya 17 kişi, numeraloji, düşün) 

4-Bu örgüt üyeleri uykudayken babadan oğula devrediliyor. Uyandıran oğullar olacak, aktifleşmek için dışardan üyeler alınacak. Aynı zamanda faaliyetler için finans bulunması tartışmaya açılıyor, finans gizlenmiş, dizini ortalarına doğru ekrandaki olaylardan hissedecek (finans kaynakları bir kısmı örtülü ödenekten, bir kısmı devlet ihalelerinden komisyon, altın olarak olarak depolanmış, özel bankalar kurdurtulacak ve boşaltılacak. Örgütün eski yıllara ait toplantılarında görüntüler. 1955, 6-7 Eylül olayları, örgüt toplantılarında alınan kararlar birisi, 

5- Banu babası öldürülünce örgüte girmek istiyor. Banu iki kardeşten birisidir, erkek olan üsteğmenken PKK tarafından öldürülüyor. Öteki erkek coçuk Amerika’da Bill Gates şirketinde bilgisayar mühendisi olarak çalışıyor, aynı zamanda hacker, babası öldürülene kadar Türkiyeyi aşağılayan, halkı ile alay eden, babası ile çatısıp küsmüş olan bir karakterdir.

6-Banu araştırıp önüne koysun. Gazeteci çocuk önce haberdar olmayacak, bir süre sonra haberdar olacak. Banu babasının öldürüldüğü trafik ışıklarında garip bir adam görüyor, aynı adamı evdeki çay götürmesi sırasında evinde görüyor. Toplantılarda o adam da var. Evdeki toplantılarda üstteğmen bulunuyor. Çayları üstteğmen alıyor, içeri sokmuyor. Banunun kaşkollu adam dikkatini çeker. Bu adam babasının öldürüldüğü yerdeki adamdır. Yurtdışı gizli örgütleri tarafından satın alınmıştır. 

7- Banu kaşkollu adamı Yakup Cemile anlatır. Ancak evdeki toplantı konusunda yalan söyler. Buna karşın görmüş olduğu sembolü YC’ye tarif eder. YC de gizli örgütlerle ilgili araştırma yapıyor. Evde sembomler kitabı vardır. Atkıdaki bu sembolü Banu ile araştırırlar. YC Banunun ısrarı üzerine bu sembolü kitaptan araştırır ama onu komplo teorisyeni olmakla suçlar. 

8- Ölen üsteğmen Kemal’in bir defterini mayına basıp sakat kalmış olan ve ordudan emekli edilen sınıf arkadaşı Murat getirir. Banu defteri karıştırıken yine farklı sembollere ve anlatım tarzına rastlar. Bir kaç sayfa sonra, babasıyla kardeşinin ait oldukları örgütü ordan öğrenir. Ancak ne yapacağını şaşırır. YC’ye bundan söz etmeme kararı alır. Ama bir yandan da babasının kim tarafından öldürüldüğünü merak eder. Annesi Banu 28 yaşında annesi o 15 yaşındayken ölmüş. 

9- Banu Kemalle konuşup onun ne bilip bilmediğini sorgular. Öğrenebildiği tek şey, Kemalin kısa bir süre sonra Muratı çok özel bir toplantıya davet edeceğini ve kutsal bir amaç için bir örgüte gireceğini söylemesidir. Banu ile Murat bu konuda konuşmamak için birbilerine söz verirler. 

10- Yan öykü: Muratın sakat kalışı, iş arama serüveni başka çarpıcı olaylar yaşanışı anlatılacak. Harp Okuluna girdiğinde sözlüsünden ayrılmış olacak. Doğuda görevdeyken bir eşraf kızıyla evlensin. Kız Akdeniz Hummasıdır, ancak bu Murata söylenmemiştir. Gerdek gecesi problem yaşanır, sonra boşanırlar. Murat İstanbula dönünce ağır depresyon geçirir, ailevi sorunları olur. Bu sırada daha önce ayrılmış olduğu sözlüsü psikiyatr olmuştur. Muratı arar konuşurlar ama ancak biraraya gelmezler. Murat bir iki iş arama denemesi başarısızlıkla sonuçlanır. Ama son başvurduğu hızlı taşımacüılık yapan şirketin insan kaynakları müdürü, asteğmen kardeşini güneydoğuda kaybetmiş bir genç kadındır. 7 yabancı dili (4 Türk lehçesi bilen) mükemmel konuşan Murat’a  iş bulur.

11-Banu’nun ABD’deki kardeşi Levent babalarının gömüldüğü akşam ablasıyla hem babasıyla olan ilişkisi hem de ülke sorunlarına bakışlarındaki farklılık nedeniyle çok ağır bir tartışmaya girerler. Banu babasının etkisiyle çok açık biçimde yurtsever yanı ağır basan klasik ulusalcı diyaloglara sahiptir (ara verilecek). Levent ise bunların modası geçmiş, konuşmalar olduğunu küreselleşme, YDD çizgisinde jargon kullanan diyalogları olacak. Vahşi kapitalizmi savunacak. Babaları 13 Eylül 2003’te (numeralojik tarih koy, örgüte mesaj olan bir tarih koy) öldürülsün. Tartışmalar 15 Eylül 2003 akşamı oluyor. Bu sırada kafası karışık Amerikada olan olaylar sonucunda 11 Eylül saldırısının Amerikan derin devleti tarafından yapıldığını duyuyor ama üzerinde durmuyor, işleri kötü gitsin, Amerikalı Jane ile evliliği de kötü gitsin. Hackerlık yapmak hobisi, geceleri hackerlık yaparken, FBI veya Pentagon dosyalarına giriyor ve Aynanın Arkası Şubat 2005’te gösterilen Pentagon fotoğraflar görüyor. Kafası dalgalı, ABD’de işler kötü, Evlilik kötü (karısı boynuzlatıyor, o kültüre ait soğuma vurguları, doğu Batı çelişkileri, İslam ve Türk olarak Amerika’da yaşaması zorlaşsın, bu da 11 Eylül’le bağlantılı, 11 Eylüle olan ilgisiniğ arttırıyor). Şubat 2005’te Türkiye’ye geliyor, Banu YC ve Levent Habertürk izlerken, birden karşılarında 11 Eylül görüntüleri beliriyor. Gizli dosyalarda görünen görüntüleri merak ediyor, araştırıyor, programa ulaşıyor. Bu olayla Şubat 2005’ten sonra Türkiye’ye dönmeye karar veriyor ve Levent geliyor. Banu ile ilişkileri düzeliyor. Ergenekon örgütünün lideri Genelkurmay istihbaratından emekli Korgeneral Turan bey (Turk Silikon Vadisi şirketinin yönetim kurulu başkanı) Leventle La Bohemi (şirketin sponsorluğunda) izlemeye gitsin, Banu aracılığı ile bilet ulaştırıyor. İş teklifi yapacak. Asıl niyet Ergenekona almak. La Bohemden çıkınca bir bara gitsinler, Leventin dünyaya bakışıyla ilgili sorguluyorlar. Kazanılabilir olduğunu görüyorlar. Leventin kafası halen karışık, çelişkide. 
12- YC TV programcısı 35 yaşında ve yapmış olduğu bir programdan dolayı ödül kazanmıştır. Ödül töreninin yapıldığı akşam albay Talatın da emeklilik törenin yapıldığı akşamdır. Bu nedenle Banu babasının törenindedir. 13 Şubat 2003 saat 18:00’de Suadiye’de hayal meyal seçebildiği atkılı adam ve cinayet. Çapraz ateş 2 kişi. YC bu törende çok etkilenir. ‘Bundan sonraki meslek yaşantımda, toplumu ilgilendiren sorunları araştırıp, ekrana getirmeye söz veriyorum’. 

13-YC karakterinin avantaji şudur: haftada bir program yapan bir televizyoncu olmuş olması nedeniyle, Türkiye ve dünya olaylarını hem arşivlerde araştırıp, hem de günümüzde olanları ekrana getirme şansına sahiptir. Bu nedenle dizinin izleyicisi çok dinamik olarak, kendisinin de içinde yaşadığı aynı haftanın olayını da önemli siyasi sosyal ya da eknomik olayın gizli kalmış yönlerini de YC kişiliğinde öğrenmektedir. Önemli not: mafya, istihbarat örgütü, Irak Suriye olayları, Gizli örgütler, gibi konularda her hafta onun programından görüntüler izleyeceğiz.

14- YC ile Banu birbirine ilgisi olan ama henüz sevgili boyutunda ilişkisi olmayan iki kişidir. Banu babasının öldürülmesi konusunda yardım istemesi sırasında ilişkileri başlayacak. 

15- YC ve Banu bu cinayetin sır perdesini aralamaya çalışırken, derin devlet denen olguyla karşılaşacaklar. YC’nin araştırmalarında Türkiye’deki askeri darbeler, gençlik hareketleri, sendikalar, sağ-sol örgütler ve yabancı bağlantıları, Nato-P2 bağlantıları. 

16-Ergenekon adını verdiğimiz örgüt yanlızca emekli subayların yer aldığı subayların yer aldığı bir örgüt değil, içinde işadamı, bankacı, gazeteci, doktor, akademisyen, emekli MIT ve emniyet mensublarının yer aldığı ve yer alacağı. 

17-Mit içinden bir grup, kompartman Ergenekonun uyanışının istihbaratını alıyor. Bu hücrenin içinde Ergenekonun kösteği Kenan onlar izlerken o da MİT’i izler Turan beye bilgi verir. Kenan Mossad ve Mit arasında bağlantıdadır. CIA’e ve Mossad çift taraflı çalıştığı izlenimi verir, ama koyu Türkçüdür.  CIA’in üstündeki gizli bir örgüt Ergenekonu farkeder. Talat beyi öldürür. Talat beyin kim tarafından öldürüldüğünü net olarak anlamaz. Ama kafalarında bir dış bağlantı imajı yerleşecektir. 

18-Mahir Çayanların maltepeden kaçması, M. Ali Ağca’nın Kartal cezaevinden kaçmaları. Uğur Mumcu, Abdi İpekçi, Barış Gönüllüleri, Dev Gençin Amerikalıları denize dökmesi. 15-16 Haziran işçi olayları, Nihat Erimin öldürülmesi, Memduh Ünlütürk cinayetleri. 24 Ocak kararları, Banker Kastelli skandalı. 12 Mart, 12 Eylül, 27 Mayıs. Cumhuriyet tarihini tümü...Kahramanlar bu bağlantıların bir kısmını çözebilecek. 

19.Mind Control meselesi ve bunla ilgili yapılan seanslar. Ergenekon çok güçlü Hasan Sabbahtan gelme özel hiç bilinmeyen halüsinojenlerle zihin kontrolü yapan bir örgüt. Sağlamlığı ve insanların satın alınaması ordan geliyor. 

Yeklindeki yazıları senaryo olarak yazmış olması da ERGENEKON u bildiğini ve propagandasının yapıldığı senoryoları yazmak suretiyle örgütün propagandasını yaptığı anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Erol MÜTERCİMLER’ in dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu görüşmelere bakıldığında,  
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1
Örgüt üyeleriyle yoğun irtibatlarının bulunduğu. Savunmasında birkaç kez görüştüm dediği kişelerle yüzlerce görüşme yapmasından da örgütsel konumunu gizlemeye çalıştığı anlaşılmıştır. 

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Her ne kadar şüpheli Erol MÜRTERCİMLER ‘in aşama beyanlarında Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmadığını, bu örgütle herhangi bir ilgisinin bulunmadığını belirtmiş ise de;

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarını bilebilecek konumda olduğu ve bu sebeple de ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amacına hizmet etmek için şüphelilerden Tuncay ÖZKAN, Gürbüz ÇAPAN, Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU, Sabih KANADOĞLU, Hüseyin Vural VURAL, Sinan AYGÜN ve Veli Küçük ile sürekli irtibatlı oldukları belirlenmiştir. 

Şüpheli Emin GÜRSES  22.01.2008 tarihli görüşmesinde EROL MÜTERCİMLER’ in, VELİ Küçük' ün gözaltına alınmasını kendisine sorduğunu, akabindeki görüşmede kendisinin bilgi almak için YAKAN C. isimli Kıbrıs Türk Konfederasyonları Başkanı' nın sekreteri ile bu konuyu görüştüğünü söylemiştir. 

Şüpheli savcılık beyanlarında kendisine ERGENEKON la alakalı sorular sorulduğunda ısrarla Memduh Ü.’ün ERGENEKON sağcıları da solcuları da kullandı ve misyonu tamamlandı diyerek örgütün aktif olmadığını belirterek, ek ifadesinde de yine aynı cümleleri kullanmak suretiyle ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN gerçek vasıflarını gizlemeye çalışmıştır. Şüphelinin bilgisayarından ERGENEKON ve Lobi dökümanları ile ayrıntılı olarak ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN yapılanmasını  detaylı olarak anlatan (yukarıda ayrıntıları bulunan) uzun bir yazının çıkmıştır.  Yazı içeriğinde ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN detaylı olarak anlatıldığı, 

Şüpheli beyanında Memduh Ü.’ün ERGENEKON’ u yapan kişilerin yaşlandığını ve içindeki kişilerin öldüğünü, hiç bir yazılı belgesinin bulunmadığını ve her türlü şeyin imha edildiğini söylediğini, söyleşiden çıkardığı sonucun NATO da olan GLADYO yapılanmasının birebir aynısını Türkiye de ERGENEKON adı altında yapılandığı şeklinde olduğunu, daha sonra bu konu ile ilgili hiç bir şey duymadığını, Memduh ÜNLÜTÜRK’ ün ERGENEKON’ a giren kişilerin vatana ihanet değil, hizmet etmeye çalıştıklarını anlattığını  ifade etmiştir. 

CAN DÜNDAR VE CELAL KAZDAĞLI nın yazmış olduğu bilgilerin ile şüphelinin beyanları ile örtüştüğü, ancak bilgilerin eksik olduğu kitaptaki metinden sorulduğunda kitapta anlatılanların kendi ağzından çıkan şeyler olup eksik bir şey olmadığını; kitabın 2. Baskısında 73. sayfasının adının ERGENEKON olduğu yazılı,

79. Sayfasında "tam 13 yıldır bu konu üzerinde araştırma yapan EROL MÜTERCİMLER sonunda ilginç bir örgüt ile karşılaştığını söylüyor", MÜTERCİM’lere göre ülkeyi darbeye sürükleyen ve bu gün çete diye anılan örgütün gerçek adı ERGENEKON ve bu ismi Memduh Ü.' ten öğrendiğinde anlayamadığını, Memduh Ü.’ e göre ERGENEKON adlı üst örgütün olduğu,  yıllar sonra kendisinin de içinde yer aldığı bir Vatanseverler örgütünün ayrıntılarını anlatıyordu. "MÜTERCİMLER başta dinlediklerine inanamadı. Memduh ÜNLÜTÜRK paşa kendisininde ERGENEKON içinde olduğunu söyledi." 

Bu husus kendisine sorulduğunda, doğrudur kendisi bana ERGENEKON un daha sonradan içinde yer aldığını söyledi “ERGENEKON Genel Kurmayın da, hükümetlerin de, bürokrasinin de her kesin üstünde bir örgüttür. Yasa ile falan kurulmuş değildir. 27 Mayıs darbesinden sonra Cihar PENTOGAN tarafından kurulmuş, bunun içinde bulunan insanlar buraya hizmet eden insanlardır. Ama bunlar vatana ihanet olsun diye ihanet etmezler. Biz vatanı kurtarıyoruz. Vatana yararımız dokunuyor." diye yer almışlardır,  Özellikle Amerika da Kontr Gerilla eğitimi almış Generallerin bir bölümü yeri geldiğinde Kontr Gerillanın içinde yer alır” dediğini, beyan ettiği halde ısrarla savunmasında bu hususları anlatmadığı müşahade edilmiştir. 

Yine şüphelinin beyanında ayrıntılarını söylemediği ancak bahsi geçen kitaptaki beyanlarına bakıldığında,  "bunun içinde Subaylar var, emniyetçiler var, profesörler var, gazeteciler var, iş adamları var, sıradan insanlar var bu gün çeteler dediğimiz bu küçük birimler var ya işte bu birimler ERGENEKON un içindeki birer bölüm birer parça, adını saydığımız kişilerde ERGENEKON adı verilen bu üst örgüt tarafından kullanılan tetikçilerdir.”  şeklindeki beyanların kitapta yer almasına rağmen şüphelinin “Şu an içinde ben ERGENEKON un varlığına inanmıyorum. Geçmişte kalmış bir örgüt olarak düşünüyorum. Şimdi çeteleşmeler olduğunu ısrarla söylüyorum. Çetelerin de darbe yapacağına ihtimal vermiyorum .” diyerek ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN varlığını inkar ederek gizlemeye çalıştığı görülmektedir. 

Ancak 1997 yılında söylediği sözlerin kitaplarda yer aldığı zamana bakıldığında 28 Şubat sürecinin en hızlı olduğu dönemde yaptığı ERGENEKON açıklamalarıyla o tarihlerde örgütün güçlü olduğu ve her zaman istediğini yapabileceği şeklinde örgütün propagandasına yönelik beyanlar olduğu anlaşılmaktadır. 


Örgütün içinde bulunduğunu söylediği Subaylar, emniyetçiler, profesörler, gazeteciler ve  iş adamlarının tarifi ile soruşturmamıza konu iddianamede yer alan sanıkların profillerinin birebir örtüştüğü, hatta çeteler var demesinden de halen yargılaması devam eden çıkar amaçlı suç örgütü liderlerinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN MAFYANIN Yeniden Yapılanması (reorganizasyonu) çerçevesinde organize edildiği ve halen de bu irtibatların devam ettiği, çıkar amaçlı suç örgütü kurup yönetmekten yargılanan Semih Tufan GÜLALTAY’la Türk ordusunun en üst kademelerinde KOMUTAN OLARAK  görev yapmış örgütün üst düzey yöneticisi konumunda olan Mehmet Şener ERUYGUR ve Ahmet Hurşit TOLON’un birlikte gizli toplantılar yapması hususlarının buna örnek teşkil ettiği anlaşılmaktadır.

Şüphelinin;  “Darbe yapılması için mutlaka provakatörlere ihtiyaç olduğunu biliyorum. Bu provakatörlerinde değişik zamanlarda darbe sonucu  bir makam ve köşe kapmak için bu işlere girdiklerini düşünüyorum.” şeklindeki beyanını doğrulayacak delilerin de dosyamızda mevcut olduğu birçok görüşmede şüphelilerin darbe olacağı ve kendilerinin de değişik makamlara geleceği hususlarında konuşmalar yaptıkları, hatta orduya yeni girmiş teğmenlerin dahi yapılan operasyonlara karşı yakında bunların hepsinin hesabı sorulacak şeklinde telefonlarda görüşme yaptıkları anlaşılmaktadır. 


Ayrıca, şüpheli  her zaman kendisinin Türkiye’ de 1990 dan sonra darbe yapılamayacağını ısrarla söylediğini beyan etmiş ise de, 1997 yılında 28 Şubat olarak adlandırılan ve yürütme organının yasal olmayan yollarla devrilmesiyle sonuçlanan süreçle alakalı soruya,  kendisinin “28 Şubatta yapılan eylemi darbe olarak gördüğünü” söyleyerek cevap vermesi, darbe çalışmalarının sosyal ve toplumsal şartlar oluştuğunda değişik zaman ve zeminde sonuç verdiğini göstermektedir.


Şüphelide ele geçirilen notlar içinde, AKP nasıl devrilir başlıklı stratejik çalışmaların bulunduğu, yine 1997 yılına ait olan ajandasının 22 Mayıs tarihli sayfasında “Darbe Olacak!” şeklinde  el yazısı ile not aldığı görülmüştür. 

SONUÇ OLARAK,

Şüpheli Erol MÜRTERCİMLER’in ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN gizli yapılanmasını en iyi bilen ve Türkiye’de bu örgütün adını deşifre eden kişi olmasına rağmen, beyanlarında özellikle ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN tarihe karıştığını ısrarla vurguladığı.


ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst yapılanmasının varlığını bildiği ve bu yapılanma içinde yeralan sanıklardan Veli Küçük, Mehmet Şener ERUYGUR, Kemal  Yalçın ALEMDAROĞLU ile irtibatlarının bulunduğu gibi örgütün askeri yapılanmasından, medya yapılanmasına kadar, üniversite yapılanmasından sivil toplum kuruluşları yapılanması içinde yeralan birçok şüpheli ve sanık ile irtibatlarının bulunduğu, şüphelinin hangi kanalda program yapacağı hususlarını Sinan Aydın AYGÜN’ün takip ettiği, mevcut telefon görüşmelerinden anlaşıldığı, şüphelinin sözde yazdığı senaryonun bile ERGENEKON yapılanmasını anlattığı,


Şüpheli Erol MÜRTERCİMLER’ e ait Seagate marka seri numarası 5JX14T3H olan bilgisayar hard disk içerisinde yapılan incelemede, “İÇİMİZDEKİ ERGENEKON” başlığı altında “Ergenekon'un teknik olarak faaliyet alanları yurt dışı ve yurt içi olmak üzere ikiye ayrılıyor. Yurt dışındaki çalışmaları — bazıları tartışmalı bulunsa bile Türkiye devletinin çıkarları doğrultusunda. Balkanlar, Ortadoğu, Kuzey Irak ve Orta Asya ülkelerindeki birçok askeri, siyasi ve ekonomik çalışmanın arkasında dolaylı olarak Ergenekon yapılanması var.”  Şeklinde yazılarında ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN hali hazırdaki faaliyetlerini de bilerek bu konuda kamuoyu oluşturmaya çalıştığı anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Erol MÜRTERCİMLER’ in 14.01.2008 tarihinde Hülya OKUR’ la yaptığı söyleşi içinde, 


HÜLYA OKUR’ un  Emekli Tümgeneral Memduh Ünlütürk’ün size anlattığı Ergenekon adlı derin devlet örgütünün sırrını ölene kadar taşıyacağınızı söylüyorsunuz. Birçok NATO ülkesinde Gladio, Rüzgâr Gülü, Süper Nato, Gehlen Harekâtı gibi isimlerle karşımıza çıkan Ergenekon'u İtalya'daki benzer yapılanması Gladio gibi bir deşifre beklemiyor mu? 


Şeklindeki soruya şüpheli EROL MÜTERCİMLER ‘in “Ya bekliyor ama o Gladio yapılanması içindeki insanların bunu anlatması en doğru. Benim gibi kulak tanıklarının anlatması doğru değil. Benim gibi kulak tanıkları anlattığında, en büyük kötülüğü ülkesine yapıyor. Ülkeme hain olmam. Bunun birincil tanıkları, kurucuları, benim bildiğim iki kişi var hayatta, bu insanlar konuşursa olur. Bunlar da ölecek bir gün ama devletin arşivleri ortada. Ben ölmeden önce bu arşiv ortaya dökülürse, bende bana anlatılanlardan not ettiğim kısımları söylerim. Olmazsa duyduklarım, bana tebliğ edilenler benle birlikte mezara gidecekler.”

Şeklindeki beyanlarına rağmen savunmasında ısrarla örgütü bilmediğini ve hafızasının zayıfladığını beyan ederek bildiği sırları açıklamadığı gibi bu konudan da hiç bahsetmemesinden beyanlarında samimi olmadığını anlaşılmaktadır. ERGENEKON örgütüyle alakalı,  "bunun içinde Subaylar var, emniyetçiler var, profesörler var, gazeteciler var, iş adamları var, sıradan insanlar var bu gün çeteler dediğimiz bu küçük birimler varya işte bu birimler ERGENEKON un içindeki birer bölüm birer parça, adını saydığımız kişilerde ERGENEKON adı verilen bu üst örgüt tarafından kullanılan tetikçilerdir.” 

Şeklindeki beyanları kitaplara geçmiş olmasına rağmen bu örgütün üst yapısında yer alan birçok şüpheli ile irtibatlı olması da şüphelinin bilerek ve isteyerek ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN strateji ve propaganda bölümünde yer aldığını göstermektedir.


Ayrıca yargılanan sanıklardan elde edilen ULUSLAR ARASI SUSURLUK KONFERANSI başlıklı yazı içeriğinde bizzat şüpheli Erol MÜRTERCİMLER in konferansta söylediği sözler göz önüne alındığında şüphelinin ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜ her yönüyle bildiği ve akabinde örgütün tehlikeli olduğunu örgütün yapısı hakkında çok şey bilenlerin bizzat örgütün tarafından öldürüldüğünü, darbeleri de bizzat ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN yaptığını canlı şahitlerden duyduğu kadarıyla anlattığı halde savcılığımızdaki beyanlarında ısrarla bu hususlara hiç değinmemesi ve kitapta yazılı söyleşiyle alakalı kendi cümlelerini dahi ısrarla kitaptan okunarak sorulduğu zaman cümlelerin kendine ait olduğunu söylemesi diğer hususları hatırlamadığını beyan etmesi bizi yine aynı sonuca götürmektedir. 

Tüm bu açıklamalar ile şüpheli Erol MÜRTERCİMLER’ in ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyesi olduğu, örgütün birçok üyesi ile örgütsel irtibatları bulunduğu, Veli Küçük’ün göz altına alınmasıyla ilgili olarak sanık Emin GÜRSES'le yaptığı görüşme içerikleri ve örgüt üyelerinden, Habip Ümit SAYIN’ın, Güler KÖMÜRCÜ, Veli Küçük, Gürbüz ÇAPAN, Tuncay ÖZKAN, Kemal  Yalçın ALEMDAROĞLU, Hüseyin Vural VURAL, Halil Kemal GÜRÜZ, Halis Yavuz IŞIKLAR, Durmuş Ali ÖZOĞLU, Erbay ÇOLAKOĞLU, Hasan Ataman YILDIRIM, İlyas ÇINAR, Mustafa Ali BALBAY ve Mehmet Şener ERUYGUR’la yoğun irtibatları göz önüne alındığında aktif olarak ERGENEKON yapılanmasında görev aldığı, 

Şüpheli Erol MÜTERCİMLER’in ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyesi olduğu,  eylemleri gereğince TCK. 314/2,  3713 sk 5., TCK. 53, 58/9 ve 63 maddeleri gereğince cezalandırılması gerekmektedir. 

11- Şüpheli Emin ŞİRİN

a-Savunmaları,

    
Emniyet beyanı

İfade tarihinde operasyon kapsamında gözaltına alınan kişilerden sadece (4) şahsı tanıdığını, diğer şahıslarla hiçbir ilişkisinin olmadığını, DERİN DEVLET ile hiçbir alakasının olmadığını, Ankara’da Milletvekilliği yaptığı dönemde “Bırakın derin devleti, devleti dahi bulamıyorum” dediğini,  hiçbir örgütün içerisinde olmadığını, ..Türk Ortodoks Kilisesinde bahsedilen toplantılara gelince, çok az bir cemaati olan ve Papa Eftim dolayısı ile Atatürk’ün bir emaneti olarak kabul ettiği bu kilisenin basın sözcüsü Sevgi ERENEROL’ un daveti üzerine ağabeyi olan ve ismini hatırlayamadığı patrik ile kendilerini ziyaret ederek görüştüğünü,  Patrikhanenin sıkıntılarını, Rum Fener Patriği Bartelemeos’ un baskısını, otonom olması gereken Bulgar Kilisesinin Bartelemeos’ tan gördüğü baskıları anlattıklarını, Vakıflar Genel Müdürlüğü ile olan bazı problemlerinden bahsettiklerini, Patrikhanenin problemlerine bir Milletvekili olarak eğildiğini ve 2004–2005 Noel’ inde ki ayin ve yemek daveti olmak üzere birkaç davetlerine de katıldığını, Patrikhanenin siyasete karışmamak kaydı ile duruşunu desteklediğini Ancak özellikle Sevgi ERENEROL ile dini bir tavırdan ziyade siyaset kokan ve aşırı üsluplu demeçleri dolayısı ile de son 2 senedir görüşmediğini, Adı geçen Muzaffer TEKİN, Fikri KARADAĞ, Hüseyin GÖRÜM, Kuddusi OKKIR, İsmail PAKER ile hiçbir ilişkisinin olmadığı, Yukarıda bahsettiği bu toplantıya bu şahısların da katılmış olabileceği, Hatta yemek sırasında aynı masada ve aynı ortamda bulunmuş olabileceklerini, burada çekilen fotoğraflarda aynı karede çekilen fotoğrafların tanıştıkları anlamına gelmediği, tamamen tesadüf olduğunu,


İsmail YILDIZ ve Ergün POYRAZ isimli şahıslarla yüz yüze görüştüğünü, 


Soru önergelerinin tümü TBMM’ nin internet sitesinde bulunmakta olduğunu, yapılan bütün çalışmalar pek tabii basında çıkan haberlerle beraber özellikle Meclis arşivlerinde yapılan araştırmalara dayanmakta ve danışmanıyla kendisi tarafından hazırlanan çalışmalar olduğu, ihbar mektubunda ismi geçen KÜRŞAT dahil, hiçbir şahıs veya kurumdan hazırlanmış bir bilgi veya belgenin kendisine verilmediği, KÜRŞAT diye bahsedilen kişinin emekli bir albay olduğu, Gerçek isminin Atilla UĞUR olduğunu,  kendisini görevli olduğu sırada 2002 senesinde tanıdığını, kendisini SAMA şirketinin sahibi Hakan ŞANLI’ nın da tanıdığının doğru olduğunu, Hakan ŞANLI’ yı 2001 senesinde Caddebostan’ da klasik arabalar satan müşterek bir dostu sayesinde tanıdığını, 2002’da Ankara’ya gittiğinde kendisi ile bir süre dostluğunun olduğunu, Kendisinin özellikle uçak yedek parçaları üzerine çalıştığını bildiğini, Zira son 3 senedir Hakan ŞANLI’ yı görmediği ve konuşmadığı, KÜRŞAT Albay olarak bilinen Atilla UĞUR’ un Mayıs 2007 içerisinde emekli olduktan sonra Milletvekili olmak üzere GENÇ PARTİ adına kendisine getirdiği bir müracaatı olduğunu, Ancak emekli subayları aday göstermek istemediklerinden kendisini aday yapmadıklarını, Hakan ŞANLI’ nın bürosunda gizli toplantı yapmalarını gerektirecek ortada hiçbir konunun bulunmadığını, Gizli bir toplantı da yapılmadığını, Atilla UĞUR’ un verdiği hiçbir gizli bilgi ve belge olmadığı, Ergün POYRAZ ile ilişkisi varsa onu bilmediğini, Ergenekon’a ait olduğu değerlendirilen dokümanlar hakkında kendisine okunan dokümanı görmediği ve duymadığı bu dokümanın anti demokratik ve illegal bir örgütlenmeyi gösteren, aklı başında bir insanın ne yazacağı ne de dinleyeceği bir evrak olduğunu,

İsmail YILDIZ isimli şahsı SESAR’ ın sahibi olarak tanıdığını, kendisi ile ilişkisinin SESAR’da çalışan Hayrullah Mahmut’ un takriben 2-3 sene kadar evvel aleyhine yazdığı bir yazıyı tenkit etmek üzere telefonla olduğunu. Sonra 1-2 kere daha görüştüğünü, “Güya stratejik araştırmalar yapan, askerlerle iyi teması olan” bir kişi olarak kendini tanıttığını, 


ERGENEKON konusunda Can DÜNDAR ve Fehmi KORU’ nun yazılarından yazdıkları kadar ve şekli ile bilgisinin olduğunu, bu bilgiye göre ERGENEKON Amerika ve NATO tarafından organize edilmiş, ordu içerisinde bir örgütlenme modeli olduğu, şahsi olarak herhangi bir araştırma yapmadığı, bu bilgiler sadece okumuş olduğu gazete haberleri ve yazılardan kaynaklı bilgiler olduğu,

Muzaffer TEKİN’ i basından, Danıştay Cinayeti ile ilgili bir sanık olarak tanıdığı, ne yüz yüze ne de telefon ile herhangi bir konuşma ve irtibatının bulunmadığı, 


Halil Behic GÜRCİHAN’ ı, açık istihbarat.com. sitesinin sahibi ve bir gazeteci olarak yaklaşık 2 yıldır tanıdığını, Milletvekili olarak bir röportaj yapmak istediğini, Moda Deniz Klubünde bir ön görüşme yaptıklarını, Sonra yazılı olarak sorduğu sorulara yazılı olarak cevapladığını ve sitesinde yayınladığı, Sonra da 1 veya 2 kere talebi üzerine görüşmelerinin olduğunu,AKP’nin bazı mensuplarının yurt dışında bulunabilecek paraları ile ilgili malumatının olup olmadığını sorduğunu, bilgisinin olmadığı için cevap vermediğini, konuşmalarında ayrıca Hrant DİNK cinayetinde kendi yaptığı analizlerin gazetelerde yayınlanan bulgularla çeliştiğini de söylediği Yakın bir dostluğunun ve irtibatının bulunmadığı


 Hayrullah Mahmut ÖZGÜR’ ü, Milletvekili olduktan sonra 2002 senesinde Ankara’ da STAR Gazetesinin temsilcisi olarak tanıdığını, kendisinin Milletvekili onun da gazeteci olması dolayısıyla bir müddet sık görüşmelerinin olduğunu, kendisi hakkında övücü yazılar yazdığı Sonra STAR’ dan ayrılıp SESAR ile çalışmaya başladığı, Ondan sonra komplo teorileri üreten megaloman bir edaya büründüğü ve aleyhine AKP ajanı olduğuna dair bir yazı yazdığını, takriben 3 senedir hiçbir görüşme ve temasının olmadığı, bu şahıslar haricinde kendisine ismi okunan ve fotoğrafları gösterilen diğer şahısları tanımadığı,

    
Savcılık beyanı

Emniyette verdiği ifadeyi aynen tekrar ettiğini, ihbar mektubu ve fotoğrafların gösterildiği, Bir kısım fotoğraflarda görünen kişinin kendisi olduğunu, Fotoğrafların bir kısmının Türk Ortodoks Kilisesinin Karaköy’deki merkezinde çekildiğini, Fotoğrafların bir kısmının ise 2004-2005 yılı Noel ayini fotoğrafları olduğunu. Mektup zarfı üzerindeki isim sorulduğunda; Ahmet YILMAZ isimli şahsı tanımadığını, ekte gönderilen on beş adet fotoğrafta bulunan şahısların kim olduğu sorulduğunda; fotoğrafta ki kişilerin Paşa, Canan ve Sevgi ERENEROL olduğu,diğer fotoğrafta ki kişilerin Muzaffer TEKİN, Ergün POYRAZ ve İsmail YILDIZ olduğu, Ergün POYRAZ ve İsmail YILDIZ isimli şahısların kendisine görüşme talebinde bulundukları ve kendisinin de bu şahıslarla görüştüğü bahse konu fotoğrafların buluştukları yerlerde çekildiğini şimdi gördüğü,buluşma yerlerini ismi geçen şahıslar ayarladığı için muhtemelen onlar vasıtasıyla fotoğrafının çekildiğini tahmin ettiğini, 

 Ergün POYRAZ’ı Hakan ŞANLI vasıtası ile tanıdığını, kendisi ile daha önce bir kaç sefer görüştüğü, ancak İsmail YILDIZ ile görüşmesinden kısa bir süre sonra Ergün POYRAZ’ ın da kendisini telefonla arayarak randevu istediği ve fotoğrafın bulunduğu pastaneye çağırdığı, Maddi durumunun iyi olmadığını, kitap yazdığını, parasız kaldığını ve memleketi Aydın' a gitmek istediğini anlattığını Bundan önce kendisi ile bir kaç sefer Hakan ŞANLI' nın bürosunda ve mecliste görüştüğünü, Hakan ŞANLI’ yı 2001 senesinden beri tanıdığını, kendisini KARADAYI' nın yeğeni olarak tanıtan, sempatik, yedek parça işleri ile uğraşan bir kişi olduğunu, kendisini 2001 senesinde Caddebostan’ da klasik arabalar satan bir galeri sahibi arkadaşı vasıtası ile tanıdığını, Ankara' ya gittiğinde dostluk gösterdiği, Ergün POYRAZ yazmış olduğu bir kitapta şahsını Tayyip ERDOĞAN' ın belediye ihale yolsuzluklarında çiçek ihale yolsuzluğuna karıştığı şeklinde iddialar bulunduğu, Hakan ŞANLI’nın kendisine "Ergün POYRAZ' ı tanıdığını, kendisi ile tanıştırabileceğini söylediği, tanıştığın da kendisine neden böyle yazdığını sorduğunu zira bahsettiği davada hakkında takipsizlik kararı verildiği,  o da sürecin DGM' de başladığını, ancak değişen kanun ile Ağır Cezaya intikal ettiğini ve o sırada ek takipsizlik aldığını söylediği,  bunun için kitabında bu şekilde suçladığı, sonraki görüşmelerinde de kendisine AKP hakkında bilgi verip veremeyeceğini sorduğunu, kendisine “benden fazla bilgi senin kitaplarında var” dediğini, Bu anlattığı hadisenin milletvekili olduğu dönemde gerçekleştiği, Hakan ŞANLI’nın bildiği kadarı ile Ergün POYROZ ile görüştüğü,

Sevgi ERENEROL ile sonbahar 2004 ve ilkbahar 2005 arası 10 defaya yakın görüşmelerinin olduğu, Görüşmelerinin çoğunun patrikhanede gerçekleştiğini, Zaman zaman da kendisini ziyarete geldiğini, tanışmalarının kendisinin talebi üzerine olduğunu, Fener Rum Patrikhanesi hakkında televizyondaki konuşmalarını dinleyip şahsı ile konuşmak istediğini söylediğini, ziyaretine gittiğinde PATRİK PAŞA bey ile beraber tarihçelerini, vakıflar idaresinden olan bazı sıkıntılarını, ama özellikle Bulgar Kilisesi problemleri ile Fener Rum Patriği Bartalomeos'dan olan şikâyetlerini dile getirdiklerini, Ayrıca özellikle Gagavuz Türklerini kiliseye çekmek için bir faaliyet içinde olduğunu ve Fener Rum Patrikhanesine kaptırmak istemediğini söyledikleri, Türk Ortodoks Patrikhanesini Atatürk' ün bir emaneti gibi mütalaa ettiğinden kendilerine bir müddet yardımcı olmaya çalıştığını, Ancak zaman içinde Türk Ortadoks Patrikhanesinin basın sözcüsü SEVGİ hanımın dini konulardan ziyade siyasi konularla meşgul olması ve üslubunun sertliği, patrikhane ile olan münasebetini yavaşlatmaya sebep olduğunu, Son 2 seneye yakın bir süredir de kendileri ile görüşmediğini, 
Danıştay saldırısının Türkiye’ ye çok zarar verdiğini ve bu saldırıyı yapan güçlere karşı tepkiler vermiş ve bu tepkilerimi kamuoyu ile paylaşmış bir kişi olduğunu, kaldı ki milletvekili olduğu süre içinde hakkında hiç bir şekilde adli ve idari işlem yapılmadığı, Milletvekilliği dokunulmazlığını kullanacak bir insan olmadığını, iddia edildiği gibi soru önergelerini örgüt üyesi olduğu iddia edilen tutuklu şahıslardan alınan evrakların soru önergesi şekline gündeme getirdiği şeklinde ki beyanların iftira olduğu, çünkü bütün önergelerin Meclisin internet sitesinde yer aldığı, soru önergelerini kendisinin ve danışmanının birlikte hazırlayıp sunduğu medyaya da mal olmuş konular olduğunu, Orada belirtildiği gibi Hakan ŞANLI'nın bürosunda gizli toplantı yapmadıkları Yaklaşık 3 yıldır da kendisi ile görüşmediğini, Kürşat isimli şahsın Atilla UĞUR isimli şahıs olduğunu bildiğini, Bu şahsı da HAKAN ile olan yakınlığından tanıdığını, Millet vekili seçilmek için müracaat ettiği, asker kökenlileri partide düşünmedikleri kabul etmediklerini, Bu şahıs ile başka bir irtibatı olmadığını, Bayramlarda falan belki telefonlarda görüşmüş olabileceğini, 

b-Telefon Görüşmeleri

Tape no:4159, 28.08.2007 tarihinde saat: 09.36 da Serdar isimli şahısın yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Günaydın Serdarcım nassın” dediği, Serdar’ ın “Teşekkür ederim abi sağolun dün akşam aramıştınız beni ama maalesef ben sesi kısmıştım çok arayan oldu Fatih’ten dolayı hiç fark edemedim” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ne dedi Fatih” dediği, Serdar’ ın “Ya bu Aydın DOĞAN’ ın kaçakçılıkla ilgili ben dedim ki bu POAŞ’ la ilgili vergi indirimi aldılar o yüzden de hükümet DOĞAN grubunun üzerine gitmiyor dedim. O da dedi ki onun dışındada işler var isterse her zaman Doğan grubunu bitirebilir mesela akaryakıt kaçakcılığıyla ilgili dosyalar var dedi ben dedim ki bu Vahit ERDİL’ in başında olduğu konusunda rapor mu? Hayır, hayır o değil dedi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Vahit KİLER, KİLER”dediği, Serdar’ ın “Pardon Vahit KİLER’in raporu mu hayır dedi onunu dışında dedi sadece doğan grubu POAŞ’ ın dedi bütün akaryakıt kaçakçılıkla ilgili operasyon yapılmıştı onun raporları var hatta Emin ŞİRİN’de dedi benim bildiğim kadar dedi bu raporlardan bi tanesi var dedi cümle bu bilmiyorum var mı sizde tabi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Ben de var da bunu konuşması ters. Serdar bu ara herkes beni hedef gösteriyor ya. Şu başıma gelenlerden sonra basının ilgisizliğine hayret ettim. … 30 Ağustos mu 28 Ağustos muydu geçen sene bi şey yapıldı genel bir neydir adı bir baskınlar filan yapıldı. Ondan sonra Gümrük Müsteşarlığı jandarma İçişleri Bakanlığı ayrı ayrı raporlar tanzim etti bunların bi tanesi bende var bu 38 milyar dolarlık kaçak var lafını da şey ediyor zaten ona dayanarak gitti şey başbakan, …şeklinde görüşmenin devam ettiği,
Tape no:4160, 28.08.2007 saat: 10.10 da G. HATİCE Ü. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “E canım sıkılıyor tabi bütün bunlara ya bunların bi tanesini şimdi bulcam ya Fatih ALTAYLI’ yı ya Serdarı bi konuşcam onlarla diyecem ki bütün evraklarımı veriyorum bütün doğru dürüst bi tetkik edip bi kitap yazın bakıyım”dediği, G. Hatice Ü.’ nün “Evet mantıklı senden gitsin artık bunlar Nerde ki evraklar bunlar” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hepsini özel evraklarım hariç” dediği, G. Hatice Ü.’ nün “Evet mantıklı diğer gazeteciler ne diyor emincim”dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hiç kimsenin başına gelmeyen benim başıma geliyor peki niye sesiniz çıkmıyor çok baskı var” dediği, 


Tape no:4161, 28.08.2007 tarihinde saat:10.14 de X Bayan Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Aynı mektubu üçünü de yazıyorsun üçü de birbirinin ismini görsün Serdar AKİNAN, Fatih ALTAYLI. Satır başı Sevgili dostlar dün akşam SKY Türk’teki bi programda Fatih ALTAYLI bende bulunabilecek bir dosyadan bir dosyadan bahsetmiş satır başı. Akaryakıt kaçakçılığı hakikaten üzerine gidilen halledilen bir konu olmaktan ziyade hükümetin hem bazı yandaşlarına gelir sağlattığı hem de baskı unsuru olarak kullandığı bir araç haline geldiği bu konuda EPDK, Sahil Güvenlik, Gümrük Müsteşarlığı ve Hükümet tam manasıyla suç ortağı bu konuyu şimdilik bir köşeye bırakalım başka bi meseleye dönelim benim geçen hafta sonu başıma gelenler herhalde 1983’ ten beri (HADEP)’ liler hariç hiçbir siyasetçinin başına gelmemiştir ama bakıyorum basında tık yok. Basın bu kadar duyarsızken ben hangi mücadeleyi nasıl yapacam satır başı. Size başbakana yolladığım basına da kopyasını verdiğim mektubu yeniden yolluyorum satır başı. Yapıver sizlere bir teklifim var size milletvekilliğim sıradaki ancak o zaman sizlerden yazdırırsanız da sizlerin seviyesindeki gazetecilerin satırbaşı sevgi selamlar emin şirin buyurun bi tane rapor değil hepsini alın ne varsa bi de kitabını yazın varsa cesaretiniz görüyim bakıyım satırbaşı şöyle de hedef gösterilmek veya kullanılmak istemiyorum ama milletvekilliği dönemimim komple bir kitabı yazılacaksa istisnasız her şey buyurun emrinizde tamam.” dediği, X Bayan Şahıs’ın “ Tamam Emin bey” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Bunu yollayıver üçünü de Fatih ALTAYLI’ yı Yavuz SEMERCİ’ den bulabilirsin Yavuz SEMERCİNİN telefonu var mı?” dediği, X Bayan Şahıs’ ın “Iııı bulurum serdarın kilanıda olmazsada söyleyebilirim” dediği,


Tape no:4162, 30.08.2007 tarihinde saat:13.40 da Suzan isimli şahısın yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “İyiyim sağolun Suzan hanım siz nasılsınız” dediği, Suzan’ ın “İyiyim bende sayın başkanım sağolun Altındağ ilçe başkanının yanındayım Mustafa beyin onun da size çok selamı var” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Ne yapıyor Bülent ÇOLAKOĞLU” dediği, Suzan’ ın “Valla Ankara dışındaymış başkanım ama döncekmiş herhalde pazartesi Salı sizi sordu o da bana ben hiç göremedim seçimden sonra dedim”, “Eet başkanım biz sizi bekliyoruz sizinle görüşmek istiyoruz Bülent beyde aynı şekilde Tamam başkanım saygılarımı sunuyorum” dediği,

Tape no:4163, 03.09.2007 de saat:12.07 de X Bayan Şahıs/Gündüz A. ile yaptığı görüşmede özetle; X Bayan Şahıs’ ın “Ha iyi günler efendim müsaitseniz Gündüz A. beyle görüştürmek İstiyorum” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Tabi çok memnun olurum” dediği, Gündüz A.’ nın “Yani böyle bize nasıl çaktırmadan böyle bi iş yaptınız tebrikler vallahi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Dimi bakın Danıştay Saldırısını Organize eden benim”, “Bakın size o şeyleri yollayayım”dediği, Gündüz A.’ nın “Lütfen yollayın görüyim böyle bi rezillik ben hayatımda görmedim”, “Peki bu evinizi aramaları tabi bu şeyden korkuyorlar sizin yolsuzluk dosyanız vardır filan diye galiba” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Valla var” dediği, Gündüz A.’ nın “Anladım da şeyi kaldırdılar hayır bunu duyduk daha evvel de e yani inşallah tahrip olmadı şey bilgisayarınız” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Ha yo bilgisayar atıldı canım atıldı hiç derdinde değilim onun bilgisayarın sonra diskini geri iade ettiler ben üzerine çekici vurup attım içine ne koyduklarını bilmiyorum ki” dediği, Gündüz A.’ nın “Gayet tabi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Onun için kırıp şey edip attık” dediği, Gündüz A.’ nın “Dinleme cihazı dahil olmak üzere” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hepsini onlara attım telefonu mu tuttular i hafta tuttum onu da attım”, “Ben şimdi sizi yolluyorum Cumhurbaşkanına ve Başbakana yazdım mektubu”, “Valla çok akıllılar ekonomiyi falan Nazım EKREN’len falan gayet iyi yönetecekler ama öbür taraftan Beşir ATALAY, Hüseyin ÇELİK ve Mehmet Ali ŞAHİN beraber de sistemi ele geçiriyorlar bitti” dediği, Gündüz A.’ nın “Öyle tabi doğru haklısınız” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hiç öyle bi şeylim yok heyecandan falan işim yok bi kere platformların düzenlenmesi lazım, düzelmesi lazım.  Yani size çok samimi bi şey söyliyeyim. Türkiye’ de üç tane parti kaldı AKP, CHP ve MHP başka parti yok. Bu çerçevede MHP’ nin yüzde 35–40 a çıkacağı kampanyayı bu günden başlatması lazım. başka hiç bi iş yok siyasette siyaset bu. Eğer MHP önümüzdeki seçimin kampanyasını bu günden başlatmazsa ve yüzde 35 leri hedeflemezse vay Türkiye’nin haline” dediği, Gündüz A.’ nın “Çünkü bunu Cumhuriyet Halk Partisi yapamaz”, “Yapacak bi şeyi olsaydı ben oraya giderdim zaten” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Türkiye’deki siyası çıkış yüzde otuz beşi hedefleyecek organizasyonu kurmanızdır oldu görüşmek üzere gündüz beycim” dediği,


Tape no:4164, 04.09.2007 tarihinde saat:08.40 de Gürbüz ÇAPAN ile yaptığı görüşmede özetle; Gürbüz ÇAPAN’ ın “Siz faşizmi tanımıyosunuz ya faşizm neki bunlar bunların yanında faşizim müjde kalır yaa”dediği, Emin ŞİRİN’ in “İslam soslu faşizim diyorum ben” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Ya şeye bi git bak şimdi bu din kadar dehşet yakıcı yakan öldüren bişey yoktur yani” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Doğru” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Zayıf zamanda toleranslıdır, yaltakdır,  yavşaktır ve kaltakdır; iktidara geldiğinden sonrada tam tersidir. İsrail devleti nedir yaa” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Tabi tabi tabi aynen aynen” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Ya ne diye yani nasıl anlatıyosun bunu” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Aynı” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “ …(anlaşılmadı)… orosbu çocuğu kin birikmiş amına koyum içinde sende yağ su kemik et var onda kin var” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Doğru” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Şimdi her noktada kin kusuyo orosbu çocuğu ya normal değil ya bundan şey ne var yaa” dediği,Emin ŞİRİN’ in “Doğru çok doğru söylüyosun” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “İran devriminden sonra adam ya beş altı yılda İran cennet” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hı doğru” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Komünistler temizlemiş demekki iyi gelmiş” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Bu kadar..” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Ana bacı tanımıyor falan filan bunlar diye …(anlaşılmadı)… başlatmış ufak ufak türban çoğalıyo çoğalıyo çoğalıyo seksen dokuzda diyoki bundan sonra türbansız dolaşanı sikerim diyo” dediği,Emin ŞİRİN’ in “O kadar ya fakat olacak iş değil ya bu yaptıkları sen gasteye intikal edenin haricinde bunlar benim evi aradılar” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Ya ben bilmiyomuyum sanıyosun bunların hepsini haber alamadığımı mı sanıyosun biliyorum ben ya benim bi sürü arkadaşım var polis molisin içinde” dediği, Emin ŞİRİN “Eh işte ne diyolar onlar” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Ya diyolar ki rezalet yaa talimatla şey yapıyolar diyo ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Talimatla iş yaptırıyolar diyo” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Ha tabi yani adam diyoki bunuda katıcan onuda katıcan diyo bide nerden veriyo talimatı biliyomusunuz, Fatihteki imam veriyo” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Yapma yaa” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Vallayi diyor onunda sanki hiç haberi yokmuş gibi diyor” dediği, Emin ŞİRİN’ in “He” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Ya bu Ahmet İLHAN vardı İstihbarat Müdürü” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Evet” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Ee  bu şey patlamadan evvel ıı.. Hrant işi patlamadan onun için demişki nereye tayin istiyosun demiş Ankara hariç neresi gönlünden geçerse burdan git demiş” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Yapma yaa” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “E tabi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ya bunlar” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “İmam imam, imam söylüyo diyoki bak kardeşim diyor gel buraya aziz kardeşim demi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Evet” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Ankara hariç demiş nereye istiyosun gönderiym seni demiş burdan git demiş” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Buradan git” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “He” dediği,.. Gürbüz ÇAPAN’ ın  “ Yahu dedi Mustafa, yahu sağcı.. git dedim lan yavşak sen solcumusun amına kodumun oğlu gavat” , “Şimdi yav bence din bu ya. Bütün şifresi burda şimdi buradan çıkıp da deki ey kulum de dayan seni Allah bu dünyada deniyo ö.teki dünyada öbürlerinin cezasını vercek, sikimi vercek bu dünyada versin baba cezamızı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Doğru” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Şimdi hikaye basit geliyo onlara basit basit” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Cezamızı verdi. Egolara hakim olunamayınca cezamızı verdi” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Şimdi yapacamız basit işler var. Ya bunları yapalım mı yapmayalım mı arkadaşlar yani yapalım, ya bunda kim ne yapabiliriz bunda herkesi yapabiliriz orta halli esnafı katabiliriz sanayiciyi katabiliriz herkesi katabiliriz buna” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Doğru doğru” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Burda bi sorun var sanayici manayici bizim gibi dallamalara güvenmez amına koyum. Derki bu ibneler bizim malımızı alır kamulaştırır” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Yok ya sanayici felan bunlardan çok memnun ya” dediği, Gürbüz ÇAPAN’ ın “Hayır hayır ben bizim için söylüyorum ya bunlar uygun bunlar sanayici düzgün durduğu müddetçe disiplinde durduğu müddetçe onları büyütüyo”, “Kaldık ortada”, “Bu son söz sikilmiş götün hesabı görülmez ağabeyler” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Aynen” dediği,


Tape no:4166, 10.09.2007 tarihinde saat:16.01 de X Erkek Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Bu Başbakanlık Müsteşarlığına getirilen Efgan ALA var” dediği, X Erkek Şahıs’ ın “Evet Diyarbakır” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Diyarbakır valisi”, “O adamla ben eee Erkan MUMCU’nun evinde tanıştım”, “Erkan MUMCU’ ya “PKK gerilladır” dedirten adam ve adamdan bi saat konuştuktan sonra yarım saat”, “Bu devletin Diyarbakır valisi sensen bu devlet bitmiş zaten deyip kapıyı vurup çıktım” dediği, X Erkek Şahıs’ ın “Allah Allah” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Evet bu adam şimdi Başbakanlık Müsteşarı oldu”, “Şeyi dedirten bu PKK geriladır dedirten”, “Erkan MUMCU’yla da nasıl danışıklı dövüş içinde olduklarını da gösteriyo şu (Anlayılmıyor) çıkmazdı ikisin Antaraya geldiğinde Erkan” dediği,

Tape no:4167, 12.09.2007 tarihinde saat:17.21 de ŞABAN K. İle yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Cem beyle görüşmek istiyo muhakkak” dediği, Şaban K.’ nın “Evet beyefendi ile görüşmek istiyo yani” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ben şimdi yarın görücem heralde” dediği, Şaban K.’ nın “ Görüyosun bizim üzerimizden Konyadan uçaklar gidiyo kalkıyo Suriye’yi bombalıyo kimsenin gıkı çıkmıyo ee” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Evet” dediği, Şaban K.’ nın “ Bundan daha büyük bi taşeron ne Amerika bulabilir ne İsrail bulabilir” dediği, Emin ŞİRİN’ in” Dünyada kimse bulamaz” dediği, Şaban K.’ nın “Evet bunlar da güçlü oldu maddeyi de ellerine geçir” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hoca benim başıma gelenlerin tam farkında mı ne oldu bana” dediği, Şaban K.’ nın “Ee hocam yani ben hocamla tam görüşmedim Altınoluktaydı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Evet” dediği, Şaban K.’ nın “Hani genç subaylar isyan edi isyan ediyorlar ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Evet” dediği, Şaban K.’ nın “Genç subayları bunlar ele geçirmiş durumda abi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Evet” dediği, Şaban K.’ nın “ Ve şu anda hızla MİT’e doğru ilerlemeye çalışıyorlar” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Yav MİT te ellerinde” dediği, Şaban K.’ nın “Ellerinde mi abi he yani bilmiyorum da” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ee bana bu komployu kuran MİT” dediği, Şaban K.’ nın “ He mesela dün şeyle ilgili bu üç yüz kilogram nitrat bulundu diye” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hikaye ya geç komedi” dediği, Şaban K.’ nın “ Bundan da ben bu Tayip denilen adamı da çok iyide tanırım yani mesela Erhan GÖKSEL. Mesut YILMAZ’ ın o zaman danışmanıydı ama 94 öncesi parayı bastırıyordu VERSO ya Erhan GÖKSEL’e, seçimlerde hep Refah Partisini birinci gösteriyordu veyahut ikinci üçüncü gösteriyordu ki potaya girsin diye” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Parayı veren de Ahmet ERGÜN” dediği, Şaban K.’ nın “ Ahmet ERGÜN bu James bond çantayla veriyordu bende resimleri var.” dediği,
Tape no:4168, 15.09.2007 tarihinde saat:08.40 da Can A. ile yaptığı görüşmede özetle; Can A.’nın “ Ha şimdi ama çok enterasan bi şey oldu ııı.... kanalın arkasında bir herif daha var Hayrettin ERTEKİN diye”dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Evet” dediği, Can A.’nın “ Ha bu adam Genel Kurmay Başkanının Danışmanı sırdaşı ııı.... arkadaşı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ evet” dediği, Can A.‘nın “Ama özünde dolandırıcı ahlaksız bir herif”, “Bu işte bu, Ali BARANSEL, Rıza KüçükOĞLU bi kaç bir iki paşa daha var”, “Bunlar ııı.... bu oğlana şantaj yapıyorlar.” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hayrettin ERTEKİN’e?” dediği, Can A.’nın “ Hayrettin ERTEKİN bizim patrona…….(anlaşılmıyor)” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Patrona evet” dediği,

Tape no:4169, 15.09.2007 tarihinde saat:11.29 da G. HATİCE Ü. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “ Eski Generaller patrona gitmişler Can ATAKLIyı çıkar burayı biz idare edelim AKP ile aranızıda biz düzeltiriz “ , “ Bu emekli Generallerin pisliğini anlatacak yani bu emekli Generallerin beşte dördü hakikaten yani inanılmaz bir şeyler pislikler”, “ Canım isimlerini verdi dört tane Ali BARANSELle beraber üç tane general Rıza KüçükOĞLU, Yalçın ERTEKİN bide Ceyhun paşa diye üç tane biri Korgeneral emekli iki de Tümgeneral AKP ile aranızı düzeltiriz bu herifi işten çıkart diye buna geliyolar yavv inanılır gibi değil yani bu eski paşaların boklukları”, “ Böylede bi ülkede yaşıyoruz yani Genel Kurmay Başkanı herkimse evvela şu eski Generalleri çeki düzen verip bi ara Kıvrıkoğlu düşünmüştü öle burda bi ara oda veriyimde siz bi yere ayrılmayın kıvrıkoğluydu o galiba” dediği,

Tape no:4170, 15.09.2007 tarihinde saat: 13.37 de Can A. ile yaptığı görüşmede özetle; Can A.’ nın “ Şimdi bu bizdeki paşalardan biriyle buluşmaya gidiyorum” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hah yapabileceğim bir şey var mı” dediği, Can A.’nın “ …(anlaşılmıyor)bizim haberimiz yok diyor Fehmi KORU mehmi koru  hepsi öğrendi yani böyle bi şaşkınlık da var” dediği

Tape no:4171, 15.09.2007 tarihinde saat:15.40 da AYTUNÇ ….isimli şahısın yaptığı görüşmede özetle; AYTUNÇ’un “ Ben şuna inanıyorum bak Ambarlıyı hatırlıyorsun dimi abi o Mısırlı sahip çıkmıştı hani Ukraynalıların şeyine”dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Evet” dediği, AYTUNÇ’un “ Aynı beş yüz kilo TNT de öylede kapattılar olayı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Tabi tabi” dediği, AYTUNÇ’un “ Kapattılar adamlar öyle belgeler var geldi bana belgeleri de geldi şimdi şey belgeleri ne dir onun adı MKA nın bunlara verdiği şey belgeleri Pigmente verdiği ihalenin belgeleri geldi ama önemli oldu beş yüz kilo Avrupadan beş yüz kilo patlayıcı bomba ...(anlaşılmıyor) hammaddesi elini kolunu sallaya sallaya Türkiye ye geliyo abi”, “Böyle bişey var mı var mı böyle bi şey PKK onu yolda çevirse alsa tam Genel Kurmayın önünden geçerken patlatsa ne olur” dediği, Emin ŞİRİN’in “Korumalı geliyo korumalı ğeliyo” dediği, AYTUNÇ’un “ Yav korumalı haha korumalı geliyo evet hıhı hahahahahah” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Korumalı geliyoooor. Efkan ALA başbakanlık müsteşarı” dediği, AYTUNÇ’un “ Evet haklısın abi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Efkan ALA başbakanlık müsteşarı” dediği, AYTUNÇ’un “ Cana noldu ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Can eski emekli Generaller çetesine kurban gidiyo galiba”, “  Yani Can’da hükümet mükümet felan yok”, “Bu şey ıı ... Hayrettin ERTEKİN diye bi hıyar varmış dolandırıcı bi hıyar”, “ İsimleri al istersen”, “Rıza KüçükOĞLU emekli General” dediği, AYTUNÇ’un “ Evet Subaylar Derneği Başkanı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hangi subaylar” dediği, AYTUNÇ’un “ Türkiye Subaylar Derneği başkanı var Emekli Subaylar Derneği Başkanı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Tamam Rıza KüçükOĞLU, Yalçın ERTEN” , “Bide Ceyhun paşa varmış yanlarında”, “Bu ibneler ııı ... Hayrettin ERTEKİN bide Ali BARANSEL” dediği, AYTUNÇ’un  “ Ali BARANSEL haa” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Sahibine gitmişler Semih SADİye Business Channel’in sahibine sahibine, AKP senin üstüne gelecek Can ATAKLI’ yı at, biz yönetim kuruluna gelelim senin işlerini ayarlayalım demişler hadise bu kadar basit. Emekli askerler çetesi yani” dediği, AYTUNÇ’un “ Anaaaaa aynen” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ve bu Hayrettin denilen ibne başlarında ki şey bide bu esik ÖZAL’ ın kuyumcusuymuş bu Hayrettin ERTEKİN, “ O da ben şeyin ııı ... BÜYÜKANIT’ ın bir numaralı danışmanıyım bi tak bennen konuşur felan” dediği, AYTUNÇ’un “ Bababa” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Yani olan hadise Emekli Subaylar Çetesi” dediği, AYTUNÇ’un “ Abi nedir bu etrafımızda böyle  manyaklardan” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Sana bişey söyleyim bu emekli subayların onda sekizi onda yedisi zır deli” dediği, AYTUNÇ’un “ Evet hasta ruh hastası hepsi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ve bunlarda askerler buysa terekesini  s….yim böyle işin yav” AYTUNÇ’un “ Anladım abi anladım” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Yüzde kırk yedi alması az herifin yüzde yetmiş beş alır herif” dediği, AYTUNÇ’un “ Doğru diyosun doğru diyosun” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Bi KIVRIKOĞLU bunları kontrolda tutmak için gayret sarf etmişti. Bu emekli askerlerin bi yere kapatmak lazım ya pezevenkleri.” dediği, AYTUNÇ’un “ Evet abi KIVRIKOĞLU çok uğraştı biliyosun sende o dönemleri sen daha iyi biliyosun tabi ama yani ııı.... peki Hakan geliyomuş Hakan AYGÜN’ü getiriyorlarmış” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Kim ?” dediği, AYTUNÇ’un “ Şeyi …(anlaşılmıyor) hakanı getirecekler” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Kim geti bunlar mı getiriyomuş” dediği, AYTUNÇ’un “ Yani ııı.... şimdi Hakan AYGÜN özelliği şudur abi GÜL’ün GÜL Gül çok sever onu biliyosun” dediği,  

Tape no:4172, 16.09.2007 tarihinde saat: 14.36 da Can A. İle yaptığı görüşmede özetle; Can A.’nın “ Genel Kurmay’dan da şey var aman bi şey söylemesin diye”dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Nası bi şey söyle yani bi şey söylemesin gereğini yapacaz manasında” dediği, Can A.’nın “Yani ben onu anladım yani basın toplantısı falan yapmasın aman Pazartesiyi beklesin ya pazartesi bunlar çökecekler oraya yada bu şeyi falan bu paşaları çağıracaklar Ankara’ya siz ne bok yiyorsunuz diye” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Valla çağırmaları lazım ben şimdi telefonda detay veremem iki yerden daha paşaların ismiylen ilettim bunu” , “Ve ben size samimi söyleyim dedim ortada bi emekli ıı emekli paşalar çetesi var” dediği, Can A.’nın “ Evet bu çıkıyo ortaya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Yani ortada bi emekli paşalar çetesi var” dediği,Can A.’ın “ Ve bunlar farkında değil biliyor musun en fenası o ben dün konuştum” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Farkındalar abi bunlar daha evvel söylendi ee ama yeterli şeyi gösteremiyorlar basireti daha ileriye gittim yani KIVRIKOĞLU’ ndan sonra KIVRIKOĞLU bunun farkındaydı onun için emekli paşaları oda veriyordu dedim İ ii İnterbankı’ın idare heyetinden Eti Bank’ın idari heyetine kadar başlayan rezalet şimdi çete olarak devam ediyor dedim” dediği,Can A.’nın “ Abi bak dün o Rıza Paşa mı ne o geldi böyle gayet kendi dedim paşam ya dedim sen ne anlatıyorsun bana yani dürüstlüğünü yarın pazartesi kamuoyuna anlat sen bunu dedim bana dedi ki bu sizin çok aleyhinize olur tehdit mi ediyorsun dedim senin ne işin var dedi … (Bir kelime anlaşılmadı )” , “Ya rezil olacaklar tabi canım ben bunların canını okuyıcam ya ya Genel Kurmay Başkanı bunları çağıracak ağır bir fırça ya bu bu TESUD mudur ne poktur be emekli paşalar derneği burayı dağıtmaları lazım onun için yayın yapacam zaten yani çekin bu paşaları buradan… (üç kelime anlaşılmadı 04.44) pezevekler ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Sana bi şey söyleyim mi ben bu emekli emekli paşalar emeklilik maaşları kesilsin bişi yaparlarsa” dediği, Can A.’nın “: Evet evet kesilmeli ya maaşını keseceksin… (İki kelime anlaşılmadı )” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Samimi söylüyorum maaşını keseceksin terekesini sikiyim ya ben bunların” dediği, Can A.’nın “ Adama dedim ki senin bu adamla ne işin var diyorum böyle bi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ben sana söyleyim mi istisnalar hariç mesela işte Hilmi ÖZKÖK ıı Yaşar BÜYÜKANIT, KIVRIKOĞLU gibi istisnalar hariç albaylıktan generalliğe aklı aklı olan adamı terfi ettirtmiyorlar valla ettirtmiyorlar” dediği, Can A.’nın “ Valla galiba doğru ha yani paşa olmak için geri zekalı olmak gerikiyor yani” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hayır bi kere itaat edeceksin şimdi onun içinde fazla akıllı olmayacaksın” dediği, Can A.’nın “ Abi adam kendine Türkiye’nin entelektüeliyim ben kamuoyu beni çok seviyor diyo ya  ulan ben seni … (İki kelime anlaşılmadı )” , “ Bunların bütün derdi ne biliyor musun diyo ki sizin kanal ne zaman çağırsa geliyorum hemen araba gönderiyorlar diyo bunların derdi o araba göndersin alsın o fik ben senin fikrini falan sormuyorum lan dangalak. Yarım saat boş vaktim var oraya işte bi tane paşa koyuyorum anlamıyo” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Abi ortada ortada tamamen bi taraftan AKP’yi bi taraftan Genel Kurmayı kullanan bir emekli generaller çetesi var başları da bu Hayrettin” dediği, Can A.’nın “ Evet” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Onları dağıtmak ve paramparça etmek lazım” dediği, Can A.’nın “ Abi bu Hayrettin bunları efsunlamış neden bu böyle her şeyi yapıyor gidiyoruz onu yapıyoruz bunu yapıyoruz işte anlattım ya sana ya bu böyle telefon etti dedi ki bütün emekli generaller şeyi ziyaret edecekler bu deniz kuvvetleri paşasını hani hapisteki dedim ki Hayrettin rüya görme dedim yani bu gün hiçbir silahlı kuvvetler mensubu topluca” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ha bana bak bi kere yapsınlar da şu askerin afra tafrası tamamen bitsin”, “Bitsin abi bitsin yani bu emekli paşalardan da bıktım yav. Sana bi şey söyleyeyim mi bini gözaltına almaları se bi de üç tane emekli albayın zibidiliği terekesini sikiyim ben bunların hepsinin ya” dediği, Can A.’nın “ Hakkaten öyle ya yani olacak şey değil” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ümraniye’de bi tane binbaşı bilmem nerde bi tane bilmem ne Allah belalarını versin bunları ya terekesini s….yim ben bunların hepsinin” , “ Evet bu emekli generaller çetesini çökertmek lazım” dediği, Can A.’nın “ Öbür taraftan şimdi başka şeye bu bunu değerlendirmem lazım tabi yani bu durumu öbür kanallar için çünkü burda müthiş bi yayıncılık oldu abi sonuçta on beş gün” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Se sen onu değerlendir başka yere … (Üç dört kelime anlaşılmadı 08.47)” dediği, Can A.’nın “ Ya … (Üç dört kelime anlaşılmadı 08.48) tabi ya benim derdim o gece bi kanala gidiyim yeter bana”, “ Dalacaklar içeriye böyle bizim adımızı kullananları biraz silkeleyin diye girecek içeri …. (İki kelime anlaşılmadı)” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hiç merek etme onun ben yaptırtırım” dediği,

Tape no:4174, 19.09.2007 tarihinde saat:15.47 de X BAYAN ŞAHIS / Serhan BOLLUK  ile yaptığı görüşmede özetle; Serhan BOLLUK’un  “Sayın Emin ŞİRİNLE mi görüşüyorum”dediği, Emin ŞİRİN’in “ Benim evet buyurun” dediği, Serhan BOLLUK’un  “ Merabalar emin bey Aydınlık dergisinden Serhan BOLLUK ben” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Buyurun Serhan bey” dediği, Serhan BOLLUK’un  “ Nasılsınz” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Saolun siz nasılsınz” dediği, Serhan BOLLUK’un “ Teşekkür ederim ııı.... istanbulda mısınz” dediği, Emin ŞİRİN’İn “ İstanbuldayım evet” dediği, Serhan BOLLUK’un “ Iıı....bi görüşmemiz mümkün müdür acaba yarın müsait misiniz?” dediği, Serhan BOLLUK’un “ Iıı.... iş yerindeyim ben Beyoğlunda” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Beyoğluna ğeçmem çok zor benim bugün” dediği, Serhan BOLLUK’un “ Siz nerdesiniz efenim” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Ben beyko  kavacıktayım beykozda” dediği, Serhan BOLLUK’un “ Oooo uzakmış evet” dediği, Emin ŞİRİN’in“ İsterseniz kanyonda felan filan biyer de buluşalım bu gün” dediği,Serhan BOLLUK’un “ Eee kaç gbi efendim” dediği,

Tape no:4175, 19.09.2007 tarihinde saat:19.35 de G. HATİCE Ü. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’in “ İyiki bu valla hiç bu Anayasa darbe getirir Türkiye’de”dediği, G. Hatice Ü.’nün “ Hadi ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Eğer anayasada bu kadar ısrar ederse şey ee nedir adı ee” dediği, G. Hatice Ü.’nün  “  Tayip”dediği, Emin ŞİRİN’in “ Tayip bu bu” dediği, G. Hatice Ü.’nün “  Hı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Şeylen biter darbeyle biter yani” dediği, G. Hatice Ü.’nün “ Hıı” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Darbeyle biter çok sert. Tayip yani çok münasebetsiz bi asabiyet içerisinde” dediği, G. Hatice Ü.’nün “  Hı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ya geri adım atacak yada geri adım atmazsa bu iş darbeye gider” dediği, G. Hatice Ü.’nün  “  Hıı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hiç kaçarı yok yani üstelikte anayasa yüzünden darbeye hiç kimse bi laf edemez” dediği,

Tape no:4176, 20.09.2007 tarihinde saat:12.46 da FİKRET A. İle yaptığı görüşmede; FİKRET A.’nın “ Merabalar FİKRET A. ben Ulusal Kanal’dan” dediği, Emin ŞİRİN’in “  Nasılsınız Fikret bey” dediği, FİKRET A.’nın “ Sağ olun Emin Bey siz nasılsınız” dediği, Emin ŞİRİN’in “ İyim Allaha çok şükür” dediği, FİKRET A.’ın “ Saat ikide ee” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Buyurun” dediği, FİKRET A.’nın “ Bi randevu almışlar sizden” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Evet” dediği, FİKRET A.’nın “ Tekrar teyit için aradım ben” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Evet” dediği, FİKRET A.’nın “ İkide Bas Omsstorda” Emin ŞİRİN’in “  Tamam on iki ge iki de görüşelim orda” dediği,

Tape no:4177, 25.09.2007 tarihinde saat:11.19 da Turan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “ Turancım Emin ŞİRİN”dediği, Turan ÇÖMEZ’in “ Ha abi ne var ne yok” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ İyilik sağlık sende ne var ne yok canım” dediği, Turan ÇÖMEZ’in “Sağ olasın abi bende iyiyim ne yapıyım işte uğraşıyorum” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hayırlı olsun” dediği, Turan ÇÖMEZ’in “ Sağ olasın” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Allah kolaylık versin” dediği, Turan ÇÖMEZ’in “ Sağ olasın abi sağ ol” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Uzun ömürlü olması temennisiyle” dediği, Turan ÇÖMEZ’in “ Yani tabi onu zaman gösterecek ama sana da gecen birazcık bahsetmiştim yani her tarafımızdan sıkıştırılmış durumdayız bi yerde hem hakkaten çalışmam lazım emekli olamadım bilmem ne yapamadım bi taraftan kendimizi ifade edebilmemiz lazım yani böyle berbat bi durum yani onun için geldik böyle burda başladık” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Senin orda olman bizim için hepimiz için çok önemli bi şeydir” dediği, Turan ÇÖMEZ’in “ Ya burası işte sizlere dostlara açık kendimizi ifade edebilecemiz bi alan oluşturuyoruz zaman içerisinde abi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Aynen öyle yani ben televizyona çıkıyım çıkmıyım o ikinci plandaki meselede senin orda olman bi güvencedir o bakımdan çok memnun oldum orıya olmana” dediği,

Tape no:4178, 25.09.2007 tarihinde saat:11.28 de İsmail K. ile yaptığı görüşmede özetle; İsmail K.’nın “ Valla iyi işte dün bu İlker BAŞBUĞ’a gittik falan ondan sonra biraz o oralarda biraz” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ne diyo? Boşuna konuşuyo ya” dediği, İsmail K.’nın “ Yo İlker BAŞBUĞ biliyor abi biliyo”dediği,

Tape no:4179, 25.09.2007 tarihinde saat:11.55 de MURAT… isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle ; Emin ŞİRİN’ in “Ettirecekler Tabi askeri yıpratıcaklar Anayasayı değiştiricekler Arkasından hemen kamu…..(bir kelime anlaşılmadı ) reformu yasasını getiricekler hepsini teker teker yapıcaklar  Askerde bu kadar konuştukca sadece kendini yıpratıyo”dediği, MURAT’ın “ Evet” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Yani zaman konuşma zamanı değilki ya harekete geçersin ya susarsın kardeşim” dediği, MURAT’ın “ Birazcık Ertuğrul ÖZKÖK kendi şeyini de kurtarmaya çalışıyor” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Canını kurtarmaya çalışıyo” dediği, MURAT’ın “ Bunlar Akaryakıt kaçakçılığından çok zor durumdalar” dediği, Emin ŞİRİN “ Tamamen” dediği, MURAT’ın “ Yalnız o maliyedeki hani vergiyi sıfırladıkları o diil bu hani” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ya Murat bunları ben iki senedir söylüyorum Fatih Altaylı da çıkmış demiş televizyonda Emin ŞİRİN de de var bu rapor diye bu raporun bi kısmı bende de var bu Aydın DOĞAN, ömrünün sonuna kadar hapis yatar bütün malları da müsadere edilir.” dediği, MURAT’ın “ Hııı” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Şimdi sorulması gereken en üzerine gidilmesi gereken konu ların başında şey geliyor ıı nedir adı bu akaryakıt kaçakçılığına niye mani olmuyorlar.” dediği, MURAT’ın “ O şey dimi yani hani bi dokuz milyar dolar gözüküyoda aslında yirmisekiz milyar yirmiyedi milyar dolar o dimi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Aynen O şeyden başladı hadise bu akaryakıt komisyonu kuruldu da ben devamlı bunlara mektup yazdım” dediği, MURAT’ın “ Tamam” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Dedimki şey varmı vaktin iki üç Dakka” dediği, MURAT’ın “ Tabi var tabi tabi olmazmı” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Sen bi bi kere sana şeyi söylemiş olim bu vakıf meselesini bilin” dediği, MURAT‘ın “ Tamam onu  anladım” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Bi tetkik ederseniz iyi olur ikincisi bu akaryakıt kaçakçılığı sevgili kardeşim şeylen yapılmadı güneydoğudaki akaryakıt kaçakçılığı işin trişkadan nameleri. Niçin Türkiye de akaryakıt tüketiminin yüzde 50-60 ı Marmara bölgesinde. Dolayısıyla kaçakçılık yapıcaksan da bu malı orda satıcaksın şimdi Marmara bölgesinde sen hiç bidonlan akaryakıt satıldığını gördünmü” dediği, MURAT’ın “ Yok” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Hıh bir iki Güneydoğu Anadolu dan her gün tankerlerle mal geldiğinide gördünmü onuda görmedin” dediği, MURAT’ın “ Yok onuda görmedim” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Bu malın nasıl geldiğini anlattık dedikki bakın bu mal Türkiye de Tüpraş ta mal üretildiği halde bazı firmalar Tüpraştan mal alıcaklarına ithal etmeyi tercih ediyorlar” dediği, MURAT’ın “ Hı hı” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Üstelik te üzerine Deniz nakliyesi ödemek suretiyle daha pahallı bi malı ithal etmeyi tercih ediyorlar bunun mantığı yoktur siz bunu şunu yapmanız lazım bu malların önemli bir kısmı Gümrükten deklare edilmeden geliyor”, “Emin ŞİRİN’in “ Böyle kaç tane kayıt var 25 bin ton yüklüyo Türkiye ye geldiğinde 5 bin ton resmen boşalttım gibi gösteriyo geri kalan 20 bin tonda açıktan boşaltıyo” dediği, MURAT’ın “ Yani bu şey bile diil hani karasularında işte dışarıda sularda aktarma falan filanda diil basbayağı giriyo boşaltıyo” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Bunun tespiti içinde şunu yapıcaksın bir rafineride ne kadar mal yüklenmiş burda ne kadar mal boşaltılmış iki iki Bunlanda yetinmiceksin malın sigortası kaç ton üzerinden yapılmış” dediği, MURAT’ın “ Hı hı” dediği,Emin ŞİRİN’in “ Ve bu sigortanın parasını hangi firma ödemiş” dediği, MURAT’ın “ O neyi gösteriyo” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ O şunu gösteriyo mal kime ait” , “Yok canım Türkiye nin en zengin adamlarından biri olarak emekli oluyo o da. Ahmet ERTÜRK kardeşimiz gibi. öyle bi durum var ama yani ben sana söylim Aydın DOĞAN sonunda biraz sonra döner.” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ İki üç geminin ismi var ama çıktığı yer itibariyle veremem” dediği, MURAT’ın “ Anladım anladım” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Sıkıntı çıkıcak sonra anlatabildimmi” dediği, MURAT’ın “ Anladım anladım” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Sana da Ergun POYRAZ muamelesi yapmasınlar sonra. Gülme” dediği, MURAT.’ın “  Napıyosunuz” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ben hiç bişey naapim ben e işte girdik çıktık gözaltına alındık gözaltıda imzasız ihbar mektubundan gözaltına aldılar aynı gün evime girdiler” dediği, MURAT’ın “ Biliyorum” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Aynı gün partiye geldiler ben o günden sonra Türkiyeylen siyasetlen uğraşmamaya karar verdim neden biliyormusun bunları yaptıkları için değil bu konuda basının ve siyasetin duyarsızlığı dolayısıyla kendimi nadasa çekmeye karar verdim. Yani bu duyarsızlık bu şekilde olduğu zaman neyine uğraşıyoruz Muratçım” dediği, MURAT’ın “ Bu peki şeyde bu özel sektörde böyle niye TÜSİAD da filan Aydın DOĞAN şeyimi yoksa birazda güç merkezi kendilerinden alındı veya başka bişey” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Küstahlaşmak bak onun bitek sebebi var bugün ee Anadolu em şey Anadolu sermayesi filan trişkadan nameler. Dikkate almazlar. Ankara kendilerini dinniyomu dinlemiyo mu Ecevit dinlemediği zaman Ecevit e karşı çıkarlar. Ecevit dinlerse tutarlar. Tayyip ERDOĞAN kendilerini dinlediği zaman Tayyip ERDOĞANa destek çıkarlar ama küstahlaştığı ve dinlemediğini gördüğü zaman da karşı çıkarlar.” , “ Bir haftada ben İstanbuldan geldiğim iş dünyasını bildiğim için söylüyorum, iş dünyası ideolojiye filan bakmaz iş dünyası Ankara beni dinliyo mu benim benim istediklerimi yapıyomu yapmıyo mu ona bakar ECEVİTe de öyle bakmıştır DEMİRELe de öyle bakmıştır. ERBAKAN a da öyle bakmıştır. 28 Şubatın sebebi ideolojik filan değildir Erbakan ın bunları dinlememesidir. Tayyip ilk 4 sene dinledi çok sevdiler. Şimdi dinlemezse diye aba altından sopa gösteriyolar. Başka hiçbişeye bağlama Murat.” dediği, MURAT’ın “ Hmmm” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ben içlerinden gelen biri olarak söylüyorum. İsterse herkes başörtülü olsun hiç umursamazlar. Umursadıkları tek şey iş dünyası olarak dediklerini yapıyolar mı yapmıyolar mı?” dediği,


Tape no:4180, 10.10.2007 tarihinde saat:09.23 de AYTUNÇ… ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Sana iki şey da ekleyim bu sana bilgiyi verdim yüzmilyonla ilgili milyarla ilgili” “Yüzmilyar anormal bi rakam gibi katiyen gelmesin eee.. İranın şu anki revzervleri ikiyüzelli milyar doların üstünde” “İkincisi türkiyenin kamp değiştirmesi için bu konuşuyuyo, üçüncüsü ermeni tasarıyla beraber zaman tam uygun” “Yani şu anda bütün kamuoyunu yanına alır Tayyip amerikaya karşı” “Yani birincisini bilgi olarak veriyorum öbürlerini kendi analizim olarak veriyorum” dediği, Aytunç’ un “Tamam abi tamam ağabeycim anlaşılmıştır” dediği,

Tape no:4181, 15.10.2007 tarihinde saat:12.04 de E. Rezzan A. İle yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “şimdi bunlara nolur bişey toplayalım ne zaman vercek takipsizliği” dediği, E.Rezzan A.’ nın “bi başka savcıya etmişler zaten o bi, Süleyman beye etmişler şikâyet Süleyman beyin dosyasındaki mektubu görünce ya aşa yukarı aynı olduğunu anlayınca bu onların şikâyetidir dedi ben zaten daha önce gidip sölemiştim. bu Adnan hocanın müritlerinin işidir diye sonra o da gidip Süleyman beyin dosyasına bakmış orda aynı mealde bi mektubu görünce ya anlamış ki onların şikayeti. Zaten o resimlerde hep cep telefonuyla çekilmiş siz gördünüz heralde resimleri” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Şimdi bakın bu Adnan hocacıların işi olduğunun üstüne gidilirse” “Adnan hoca bu yaptırdığı konu yüzünden hapse girer” dediği, dediği, E.Rezzan A.’ nın “Tamam bizde geri gitmiyoz  benide şikayete ge… yani çete olarak benide anneleride hiç kimse şey yapmıyor o zaman ben bunları toplayım sizinle bi gün görüşelim ona göre..” dediği, 

Tape no:4182, 16.10.2007 tarihinde saat:15.06 da Gül… İsimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Şimdi evvela Süleyman beye mektup yazıcaz Süleyman DEMİRELe, Sayın Süleyman Demirel dokuzuncu cumhurbaşkanı” “Emin ŞİRİN yirmi ikinci dönem milletvekili. Şimdi şöyle bi mektup yazıyosunuz BÜYÜKANIT’a ” “Yok Malezyaydı yok İrandı yok mahalle baskısıydı tartışmalarının yapıl.. yok mahalle baskısıydı virgül yok yeni anayasaydı tartışmalarının yapıldığı bu günlerde” “Bu bölüm herhalde özellikle ilginizi çekicektir.” “Üçüncü mektup İlker BAŞBUĞA yazılacak Kara Kuvvetleri Komutanı” “Evet, Yaşar BÜYÜKANIT’ın kinin tam aynısı” dediği,

Tape no:4183, 01.11.2007 tarihinde saat:09.26 da AYTUNÇ… isimli şahs ile yaptığı görüşmede özetle; Aytunç’ un “Dikkat edersen 8 asker olayına dikkat ettin mi abi açıklamıyolar” “Ama yani aldılar onları pazarlıkla almışlar.” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Pazarlıkla almışlar demi” dediği, Aytunç’ un “Ben öyle biliyorum bana gelen aslında Özel Kuvvetler” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Fatihte öyle yazdı” dediği, Aytunç’ un “Yo Özel Kuvvetler bana şey dedi eee catışma ufak süreli bir çatışma oldu kısa ama. Ama yine BARZANİ nin ekibi beraber yani Barzaninin ekibiyle yapılmış operasyon. Ee peşmerge kıyafetinde girmiş bizimkiler, Kürtçe şarkı söylemişler Kürtçe türkü söylerken çay içiyolarmış o sırada dört tanesinin kafasına sıkmışlar ama Barzanicilerle yapmışlar bunu kılavuz Barzani. Köyün adı da Kandil köyü ufak bir köy PKKnın sığınağı yani bunu ama açıklamıyo Genel Kurmay bundan dolayı” “Barzaniyle ittifak varmış gibi görüntü” “Dışarıya ha dışarıya şimdi Barzani düşmanıyız ya güya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Şimdi bak burda en önemli konu neydi biliyomusun geçen hafta BARZANİyi tabi kabul edecekler bunlar önemli olan şuydu geçen hafta DTP özerklik ve bayrak istedi” dediği, Aytunç’ un “İkinci alternatif mesela dediki Amerika ben bunu isteyemem ben böyle kardeşim bunun içinde yokum bu bunu ...(anlaşılmıyor)” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Demez” dediği, Aytunç’ un “İran konusu?” dediği, Emin ŞİRİN’ in “E valla işte para istedikleri ve o konuşma tarafı ortada o olur ise Amerika o zaman bu hükümeti tasfiye eder” dediği, Aytunç’ un “Tasfiye eder” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Eder” dediği, Aytunç’ un “Artı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Darbede olur yani” dediği, Aytunç’ un “Darbede olur üçüncü dünya savaşı tarzında Rusya hattı var çünkü artık” dediği, Emin ŞİRİN’ in “E üçüncü dünya savaşı fi lan olmaz lani darbe olur” dediği, Aytunç’ un “Anladım abi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Altı ay içinde darbe olur” “Çünkü o zaman ekonomi şimdi bunların  darbe yapamaz .... (anlaşılmıyor) sevgili askerin ekonomi den korkması” dediği, Aytunç’ un “Anladım anladım” “Doğru doğru” dediği, Aytunç’ un “Bişey diycem sen bana hani bişey verecektin ya varmı zamanı geldimi onun” dediği, Emin ŞİRİN’ in “İstanbula geliyim veririm” “Gel onu unuttum esasında veririm ben sana onu” dediği,

Tape no:4186, 18.11.2007 tarihinde saat:20.42 de Cem U ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Valla sana bi kere şunu görüyorum bu herif hakikaten çıldırmış çünkü beş sene hiç bi televizyon bunu çağırmak aklını gelmedi, çağrılsa da gitmedi” “Bi Fethullahçı öbür Fethullahçı Melih MERİCe çıkarttırıyo kendini” dediği, Cem U.’nun “He he” “Hı hı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Konuşacakları aynı şeyler iki şey sorulabilinir, birincisi; Türkiyenin karşısındaki on veya onaltı milyar dolarlık tahkim sizi niye alakadar etmiyo” “İkincisi; ee. bu onu bilemiyorum ama yani sormak lazımmı değilmi yeni kanunla olur filan hikayesi var ya oraya girmemem lazım” dediği,  Cem U.’ nun “Yok canım hiç ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Ona girmemek lazım ona girme.. bu onaltı milyar dolarlık tahkim” dediği,  Cem U.’ nun “Onsekiz onsekiz” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Onsekiz ha şunu sormak lazım …(anlaşılmadı)……bütün bu mallar ve mülkler değerler bedelsiz olarak alınması makul mü?” dediği,  Cem U.’ nun “Ya tabi ya hiç makul niye de değil ya yani makul bile değil onseki milyar dolar Türkiyenin karşı karşıya olduğu tahkim var bedelini ödemediği için Türkiye bu mallara el koydur” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hah aman lütfen onun altını çizmek lazım bedelini ödemediği için” dediği,  Cem U.’ nun “ Hah bedelini ödemedi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Ben öbür lafı onun için söyledim” dediği,  Cem U.’ nun “Tabi tabi bedelini ödemediği için …(anlaşılmadı)…..” dediği, Emin ŞİRİN’ in “İstiyolar, bedelini istiyolar” dediği,  Cem U.’ nun “Evet” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Bedeli ödenmeden mal alınır mı bunu sordurmakta fayda var bi düşün ben bunu sordurulması taraftarıyım” dediği, 


Tape no:4187, 20.11.2007 tarihinde saat:15.24 H. Şahin D. ile yaptığı görüşmede özetle; H. Şahin D’nin “Kusura bakma rahatsız ediyorum, şikâyetçiler, Tarkan YAVAŞ” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Kim?” dediği, H. Şahin D’nin “Tarkan YAVAŞ” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hee Adnan Hocacılar” dediği, H. Şahin D’nin “Burak  ….(anlaşılmadı)…. evet …(anlaşılmadı)…. KARATEPE Adnan hoca grubu bilim araştırma vakfı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hıı, ne diyolar” dediği, H. Şahin D’nin “Necmettin ERBAKANa yazdığı mektupla ilgili olarak işte ee.. kendilerine hakaret edildiğini iddia ediyolar” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hassiktirsinler, sen onu alabildinse o şey vardı neydi bizim avukat bi hanım vardı ya onu yollamıştım daha evvel” dediği, H. Şahin D’nin “Rezzan hanımlar” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Rezzan hanım he” “Bunu Rezzan hanıma bi yolla şeye gittiğimde de Ankara’ya geldiğinde de bi konuşurum, ordada bi analarına avratlarına terekelerine de bi küfür ederim” “Ulan onlarla alakası ne onun yani savcı ne diye çağırıyo beni eşşoğleşek, heriflere ben Adnan hocadan bahsetmişim bu adamlardan mı bahsetmişim” dediği, H. Şahin D’nin “….(anlaşılmadı)….  Adnan hoca ve Adnan hoca grubu demişsin” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hayır ben şimdi savcıyı şikayet edicem beni niye rahatsız ediyo diye ben savcıyı savcılar hakimler yüksek kuruluna şikayet edicem” dediği, H. Şahin D’nin “Anlıyorum başkanım” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Bunu bilsin yani savcı konuşabilirsen, ulan..” dediği, H. Şahin D’nin “Konuştum ben kendisiyle” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Konuşuver kendisiyle şunu söyle; evimde gelmeye hazır de” dediği, H. Şahin D’nin “Hı hı” “Ben dosyanın tam bi fotokopisini alırım başkanım” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Hıh, ona göre bi mektup hazırla Şaylan beyle de bi görüş” dediği, H. Şahin D’nin “Tamam başkanım” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Benim özetle söy… Rezzan hanımla da bi görüş benim özetle söylediğim şu dur; bu üç tane şikayette bulunan adamların benim yazdığım mektupla ilgileri yok evveal savcı ifademe başvurucaksa bu ilgiyi tespit etmek mecburiyetinde” dediği, H. Şahin D’nin “Hı hı tamam başkanım ben o şekilde hazırlarım size de bilgi veririm” dediği,

Tape no:4188, 20.11.2007 tarihinde saat:17.12 de A. Aydın T. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Yok TMSF’nin dinleme hakkı katiyen yok mahkeme kararı olmadan ha mümkün değil değil yapar her puştluğu yapıyorlar” dediği, A. Aydın T.’nin “Nasıl yapabilir mahkeme kararı olmadan”dediği, Emin ŞİRİN’ in “Mahkeme kararı olmadan Telsimdeki arkadaşları vasıtasıyla girerler çok rahat girerler” dediği, A. Aydın T.’nin “Türkcell?” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Telsimden Türksele de girerler” dediği, A. Aydın T.’nin “Emniyet üzerinden mi yapar bunu” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Yok canım Türk Telekom üzerinden yaparlar Emniyet te dinliyor Türkiye de Asker dinliyor Emniyet dinliyor MİT dinliyor” dediği,

Tape no:4189, 26.11.2007 tarihinde saat:09.43 de Cem U. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Günaydın” dediği, Cem U.’ nun “Günaydın gelsene kahveye” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Geliyorum” dediği,

Tape no:4190, 27.11.2007 tarihinde saat:11.40 da X Bayan Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X Bayan Şahsın “Nazım EKREN’in makamı buyurun  ” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Acil olarak görüşme ihtiyacımız var yani konu benden fazla onu alakadar ediyor” dediği,

Tape no:4191, 27.11.2007 tarihinde saat:17.33 de Murat.. ile yaptığı görüşmede özetle; Murat’ ın “Abi ben Murat Ordudan nasılsın” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Teşekkür ederim Murat sen nasılsın” dediği, Murat’ ın “Sağol abi abi siyaset bugün olur yarın olur ama ben ebediyete intikal etcek bi dostluk adına bugün arama gereği duydum” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Teşekkür ederim Murat sen nasılsın” dediği, Murat’ ın “Emirlerini bekliyorum abi senin” dediği,

Tape no:4192, 05.12.2007 tarihinde saat:12.28 de Aytunç… ile yaptığı görüşmede özetle; Aytunç’ un “Şimdi zaten şöyle bi şeye yaratacaklar kampanyada şu abi doğan grubunun karşısına bir medya kuvveti doğdu doğan rahatsız oldu falan diye  şey var şimdi tamam mı? yok böyle bir şey Doğan Grubu niye rahatsız olsun. Kavga yine şey kavgası olur yani göstermelik kavga olacak. Böyle bir şey var mı ya DOĞANı bitir” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Başyazar zaten orda oturuyor Nazlı ILICAK” dediği,


Tape no:4193, 06.12.2007 tarihinde saat:15.51 de Cem U. ile . yaptığı görüşmede özetle; Cem U.’ nun “ne haber nassın” dediği, Emin ŞİRİN’ in “iyilik Cemciğim sen nassın” dediği, Cem U.’ nun “bi beş dakka bi şey söyliyecem sana da” dediği, Emin ŞİRİN’ in “uğruyacam tamam canım uğruyıcam” dediği, Cem U.’nun “bu arada telefon gelebilir teflonlara dikkat et ağabeycim” dediği, Emin ŞİRİN’ in “anladım anladım, anladım” dediği,

Tape no:4196, 04.01.2008 tarihinde saat 18:59 de A. Serdar S. İle yaptığı görüşmede özetle; A.Serdar S.’ nin “Sayın Başbakan olacak eski milletvekilim” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hiç ne milletvekilliği ne hiç siyaset kapandı” dediği, A.Serdar S.’ nin “Yav iyi olmuş abi boşver napcan siyaseti zaten bu memlekette siyaset hırsızların mesleği ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Aynen doğru söylüyosun, aynen doğru söylüyosun” dediği, A.Serdar S.’ nin “Nasılsın abi ne yapıyosun geçmiş olsun alındın malındın bi aralar ben de hastaydım o sıralar” dediği, Emin ŞİRİN’ in “İstanbuldayım. Haftaya istersen bir telefon et de bir çay içelim” dediği, A.Serdar S.’ nin “İçelim abi tamam” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Oldu” dediği, A.Serdar S.’ nin “Benim numaram bu, bunu kaydederseniz A.Serdar S.’ nin ben tanımışsınızdır” dediği,

Tape no:4197, 05.01.2008 tarihinde saat:11.04 de Ayşe A. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Ayşecim nassın?” dediği, Ayşe A.’ nın “Valla iyi değilim Emin be seni onun için aradım nerdesin sen?” ..Emin ŞİRİN’ in “Benlen konuşmuyo bile Kara Mehmet” dediği, Ayşe A.’ nın “Artık lekelendiniz siz yani lekelisiniz Can'la sen” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Öle öle” dediği, Ayşe A.’ nın “Lekeli iki adam var Türkiyede Emin ve Can” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Şimdi telefonla konuşmayalım da yarın sabah geleyim ben size” dediği,

Tape no:4198, 14.01.2008 tarihinde saat:19.14 de Aytunç ile yaptığı görüşmede özetle; Aytunç’ un “Ya bu kapatma davası zor iş ya” “Yani yani benim aldığım izlenim, yani benim gördüklerim bildiklerim, duyduklarım son dönemde yaptığım temasların hepsinde herkesin bir geri çekilme süreci Amerika’ nın inisiyatifine bıraktığını görüyorum yani …“E BÜYÜKANIT kendini sattı da ondan” dediği Aytunç’ un “Onu bilmiyorum ama” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Ya sattı bu icraatına bak kardeşim herifin yaptığı icratat bak yav sana ben bi şey söylim” “Bitsin ben sana bi şey sorıyim ben şimdi Büyükanıt benden randevu istese Büyükanıt’a randevu verir miyim ya” dediği Aytunç’ un “Ya ben” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Büyükanıt iki Cumhuriyet tarihinde bütün Cumhuriyet tarihinde Türk ordusunu manda ordusu durumuna geldiğini ve ancak başka ülke istihbaratından savaş edicek hale sokulduğunu teşhir eden başkomutandır. Benim için Büyükanıt budur” dediği Aytunç’ un “Çok canım sıkılıyo benim abi ben onun bunu geçtim seninle ilgili niye Mehmet Emin KARAMEHMET şey yapmıyo kardeşim” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Görüşmek istemiyo” dediği Aytunç’ un “Dijitürktü Türkseldi yönetim kuruluna sokucaktı bizi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Bana sadece bi şey kısmını anlattı işte Emin Beye Emin ŞİRİN’ e yapılan da çok ayıp yaptınız yapıldı imzasız ihbar mektubundan adam gözaltına alınır mı filan hiç haberi yokmuş gibi davranmış Pezevenk” “Sizi eskiden beri milletvekili eski milletvekilleri bizim gözümüzde bugün de milletvekilidir öyle şey olur mu filan diye konuşmuş sonra da dönmüş demiş ki ama demiş Emin’in bize verdiği Emin Beyin bize verdiği zararı kimse vermedi hadi Cem UZAN’ ı biliyoruz Cem UZAN eskiden beri bizim karşımızda ama Emin Beyin yaptığını kimse yapmadı demiş tutamamış kendini Pezevenk” dediği Aytunç’ un “Sizin Öğretim üyesi olmanız şart aslında biliyo musunuz” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Niye oliyim Bedrettin DALAN koptu” dediği Aytunç’ un “E işte koptu” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Bak sana söylim HABERAL cevap vermedi” “Bu Pezevenklerin kalitesizliğini gör bak bil bunları” dediği Aytunç’ un “Ticaret Üniversitesiyle görüştünüz mü” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Tabi hiç biri istemiyo onla görüşmedim ama ben HABERAL’la Bedrettin DALAN’ lan BİLGİ’ylen görüştüm” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Aytunç’cum benim yüzde üç alan partimin yüzde üç oyunun yüzde ikisi benim yüzde biri Cem’in” “Mehmet AĞAR zaten partiyi tavsiye etme programını uyguladı ve bitirdi” dediği Aytunç’ un “Hı Erkan da öyle yaptı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “İşte ikisi de Erkan para aldı öbürü işte bak ulan Korkut EKEN yattıysa bu herifin altı aydır dokunulmazlığı yok hapse girmesi lazımdı öyle diğil mi?”.., Emin ŞİRİN’ in “Yani o gün için konuşuyorum bu yerel seçimlerden sonraya kadar zaten hiç alakadar etmiyo etmez. Beni bir platform var mı yok mu diye ben bakarım. iki, bana bi görev düşüyo mu diye görev olarak bakarım anlatabiliyo muyum” “Yani mesela ben Sadettin’ e ondan kızdım ulan görev zamanı çık eşek  ortaya anlatabildim mi” “Yani bir görev düşerse evet yaparım. iki, bir platform varsa çıkarım bu iki şartım ikisinden şimdi ikisi beraber yerine gelmediği takdir de” dediği Aytunç’ un “Emin abi platform olmalı ama başında genç bi lider olmalı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “E pek tabi yani kırk ile elli arası karizma açısından da propaganda da açısından da Tayyip ERDOĞAN’ la başa çıkabilecek bir adam lazım çünkü Tayyip ERDOĞAN’ ın dünyada ki en sayılı halka dönük propaganda uzmanlarından biri olduğunu unutmamak gerekiyor” “Yani bu lider ne ben olurum ne Sadettin TANTAN olur ne Ahmet olur ne Mehmet olur” dediği Aytunç’ un “Hiç bi şey çıkmaz abi yani hani siz bana bi demiştiniz onu da hatırladım onu da söyliyim ben Şener ERUYGUR ile ilgili yani bu Kürtlerle mürtlerle hani bilmem ne falan diye hatırladınız mı ?” “Şener ERUYGUR’ un Kürtlerle görüşmesi falan hani ADD’ nin Kürtlerle ilişkisi kurduğu bu tür ilişkiler” dediği, 

Tape no:4199, 15.01.2008 tarihinde saat:10.07 de Can A. ile  yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “he kesildi o zaman onun davasının tekrar görülerek kazanılan haklarının iade edilmesi lazım. Bi mana ifade eder etmez değil hukuk bunu gerektiriyo” dediği, Can A.’ nın “tabi ona veremiceklerine göre buna kapatma davası açmaları lazım. Yani durup dururken ülke çok gerdiriyo yav” dediği, Emin ŞİRİN’ in “hayır şeyoldu bi dakka faziletin refahın felan eee müracatları oldu değişen kanunlar çerçevesinde bizim kapatma davalarını yeniden görün diye” “Anayasa Mahkemesi onu geri çevirdi o talebi, onu tekrar ele alsın o zaman görelim bakalım ya yirmi sekiz şubatla da tam hesaplaşılsın o zaman ya o, ya o. anlatabildim mi ne demek istediğimi” “ee bunu yani kapma davası açıp bugünkü sana, of tırakırt yani kesin söyleyim. Eğer bu günkü kanunlar geçerli ise bu dava kesin kapatma sebebidir çünkü, yeni yapılan kanunda odak haline gelme tarifini başkanın konuşmasına da bağlandığı, yani başkanın parti başkanının konuşması otomatik olarak partiyi odak haline getiriyo” dediği,

Tape no:4201, 15.01.2008 tarihinde saat:10.52 de Vural S. ile  yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “bişey sorcam, neden dava açılmıyo bu adam hakkın yaa, Tayyip hakkında” dediği, Vural S.’nin “valla işte (gülüyor) bende bu konuda iki makale birden yazdım” “ondan sonra biliyosun sözcüde yazmaya başladım” “aslında bugünde bi yazım varda yanlışlıkla Yekta Güngör ÖZDEN yazmış gibi basmışlar, o da oraya yazıyo” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Sözcüde?” dediği, Vural S.’nin “bu SÖZCÜ iyi muhalefet yapıyo” “ondan sonra bu değindiğiniz konuları ayrıntılarıyla yükleniyorum yani” dediği, Emin ŞİRİN’ in “olacak iş değil hayır madem bu böyle buna dava açılmıyo o zaman Fazilete açılma davası tekrar görülsün ve Faziletin kapatma davası geri alınsın ya yanlış mı söylüyorum” “Nazlı ILICAK niye yasaklandı o zaman” “eğer o yasaklandıysa bu adamın ee.. derhal mahkemeye çıkması lazım ya” dediği, Vural S.’nin“o doğru zaten ıı..” “evet doğru” “onu söyleyim bu günlerde ee.. Sinan AYGÜN de yazmaya başladı bende yazıyorum” “bu Sözcü en iyi muhalefet yapan gastelerden biri oldu” “ondan sonra tabi ben bugün gönderdim yazılarımı ama Cuma günü çıkacak ayrıca bugün SKY Türk’ede birazdan bağlanıyorum on bir yirmi civarında” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ama o zaman hakkaten ıı.. mahkemeyide ordan sıkıştırsanıza, Fazilet çünkü Refah gibi değil”  dediği, Vural S.’nin“ooo.. ben şimdi daha ileri gidiyorum” “o iki makalemde böyle bi Anayasa değişikliği yapma bunu Anayasa Mahkemesi kararına rağmen serbest bırakmanın anayasayı ihlal suçunu oluşturaca..” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Kesin, sizin o teziniz yüzde yüz tutuyo burada” “yapıcam, bide şeyi sıkıştırmanızı rica… yani şöle bi fikrim var; o zaman faziletin kapatma davasını tekrar görün kardeşim bunu dava etmiyosanız” “hakkaten tekrar görün böyle saçma sapan şey olurmu yaa” “emsal var ortada yani Refahta hadi başka sebeplerde vardı ama” dediği..Emin ŞİRİN’ in “işte bak onu söylüyorum size aynı teyiden söylüyorum tek başına adamın konuşması bu işe yeter” dediği, Vural S.’nin“Yani bunları intikal ettirmek lazım yinede başsavcılığa. Bu gerekçelerle” dediği, Emin ŞİRİN’ in “sizin yazılarınızı toplayım da başsavcılığa ben bi yazı yazıyım bunlar hakkında ne düşünüyosunuz diye” dediği

Tape no:4203, 15.01.2008 tarihinde saat:14.33 de Ayşe A. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Efendim Ayşecim” dediği, Ayşe A.’ nın “Emincim” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Valla sana bi şey söylim şu konuşma bile darbe sebebi ya” dediği, Ayşe A.’ nın “ Aynı şeyi Can söyledi aynı şeyi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Kesin darbe sebebi yani olacak iş değil herifin bu  söylediği olacak iş değil” “Söylüyo o küstahlığa geldi herif bunu Cem UZAN’ ın da dikkatli değerlendirmesi lazım bu kadar küstahlaşan adam tahkimi kazanmasına rağmen o herifi mahveder” dediği.., Emin ŞİRİN’ in “O zaman bunu deniyor ise Başbakan da bunu söylediyse bu parti için kapatma davası açılması şart. Bu kadar açık. Yoksa ne Fazilet’ in ne Refah’ ın kapatılmasının hukuksal zemini yoktur demektir.” dediği, Ayşe A.’ nın “Emin Türkiye’ nin çalışması lazım. Rahmi Koç’ mu oturcak kardeşim seçme adamlar atıyorum Emin ŞİRİN e Nuri BAYAR” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Şimdi benim milletvekili olmuş olmam lazım” dediği, Ayşe A.’ nın “Aynen böyle toplıcak seçme adamları atıyorum Bahattin YÜCEL, Emin ŞİRİN ne adamlar var ne BAYAR dı o? Onda toplayan toplu adam mı yok ya” dediği, 

Tape no:4204, 22.01.2008 tarihinde saat:12.27 de Can A. ile yaptığı görüşmede özetle; Can A.’ nın “Nerdesin abi ?” …, Emin ŞİRİN’ in “Yo evde oturuyorum” dediği, Can A.’ nın “Ha iyi tamam abi hayır yani Üç kuruşluk davanın intikamı ha” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Üç kuruşluk davanın intikamı bunları şey içerde o herif Muzaffer TEKİN altı aydır onun davasının açılmadığını ve mahkemeye çıkmadığı için şikâyet etmişti gastede okuduğum kadarıyla” dediği, 

Tape no:4205, 22.01.2008 tarihinde saat:12.31 de Can A. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Yok .yok benlen hiç alakası yok yani bu hadisenin ne olduğunu benim gözaltına alınmam sürecinden biliyorum. Ben iki şeyi görüyorum bu gözaltına alınanlardan bi tanesini hakkaten deşmeleri lazım Sevgi ERENEROL Onu bi sonuna kadar deşmeleri lazım. ne yapıyı ne ediyo o bi şey bi garip bi hezeyan içinde bir kadın o” “Bende iki buçuk senedir onun için her türlü ilişkimi kestim o kadınlan” “Yani bu insanları toplayan bi araya getiren falan o bir o var ikincisi de, adam bunları gözaltına şeye aldılar ya tevkif edip attılar tutukladılar Muzaffer TEKİN, Emin ŞİRİN’ in “Bunların içinde bu adamlar şu anlattığım meselelerle ilgili benim gördüğüm kadarıyla o çapta insan yok yani KERİNÇSİZ idi bilmem neydi o işler le uğraştığını zannetmiyorum ama SEVGİ ERENEROL’u  bide o Gülay KÖMÜRCÜ’ nün bi flörtü var manyak bi herif onlara bu hakkaten lazım” “Saygı bi şey çıkmayacak diyo dimi” dediği, …

Tape no:4207, 30.01.2008 tarihinde saat:14.35 de Vural S. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Allah kolaylık versin. Ben size bi şey söylemek sormak için aradım” “Şimdi bu anayasada teklif ettikleri değişikliklerin hiç bi manası olduğu kantinde değilim” “Bu Ek 17 de bunlar şekil getirirlerse yani çene altından bağlama meselesini” “Bu esas itibariyle şunun manaya gelmiyo mu ee çenenizin altından bağlarsanız ananevi veya geleneksel bir şekilde bu geleneksel bu usuldür geri kalan bağlama şekilleri de siyasi ve dini simgedir ve Laikliğe aykırıdır manası çıkmıyo mu?”dediği, Vural S.’nin “Aşa yukarı öyle zaten onun için türbanı değil böyle” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Peki o zaman şuna geliyorum bu kanun çıkarttılar diyelim anayasa mahkemesi iptal eder etmez o yarı konu ki edecektir muhtemelen etmediği takdirde” “Bunların o ek on yedi de tarif ettikleri şekilde başlarını bağlamayan kadınlar AKPnin siyasi parti toplantılarına giderlerse bu ne mana ifade eder?” dediği, Vural S.’nin “Valla o kolay, kolay bi şey ifade etmez biliyosun yani işte destekleyenler sempati duyanlar vesaireler hiç bi zaman bu parti kapatma davalarında falan esas alınmıyo ancak işte yetkililerin partinin önemli kişilerinin söylediği şeyler oluyo” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Yoksa bi şey ifade etmiyo öylemi” dediği,

Tape no:4211, 08.02.2008 tarihinde saat:10.43 da Ayseli G. ile yaptığı görüşmede özetle; Ayseli G.’nin “Biliyoruz şimdi sizinde kaset almıştık ya neydi kızcaazın ismi Üniversitede” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Nur SERTER” dediği, Ayseli G.’ nin “Nur SERTER ile geçen gün elime o kaset başka bi şey yapıyordum elime geri koymuş oldum bi kısmını dinledim inan sanki onu bugün televizyonu koysak bugün konuşuluyormuş gibi” dediği… Emin ŞİRİN’ in “Evet biliyorum” dediği, Ayseli G.’nin “Ha orada programa başladım ilk önce Kemal ALEMDEROĞLU, Semra ÖZAL iki kişi iki kişi yönetiyoruz yani iki kişi de konuğumuz geliyor” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Aysel gelirim de sizden bi çay içerim İstanbul da bazı şeyleri size telefon dışında anlatayım iler ki bir tarihte gelirim şimdi zaten televizyona çıkmıyorum” dediği, Ayseli G.’nin “Çıkmak istemiyorsunuz” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hayır, hayır çıkmıyorum anlatacam sebeplerini. Zamanı gelince de kimse durduramaz biz o ayrı konu ama ortam yok”

Tape no:4214, 22.02.2008 tarihinde saat:16.40 da Özgür P. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Ne benim hiç git onlarlan konuş benim ne alakam var bunlarlan yav” dediği, Özgür P.’nin “Nasıl senin ne alakam var baba sen ee” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Sen ne işin varsa sen beni tehdit etmek için mi telefon ediyorsun be” dediği, Özgür P.’nin “Hayır” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Sen beni tehdit etmek için mi telefon ediyorsun” dediği, Özgür P’ nin“Hayır kesinlikle hayır kesinlikle” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Bir daha sakın ha bana telefon melefon etme ne bok yersen de ye” dediği,

Tape no:4216, 24.02.2008 tarihinde saat:02.26 da Özgür P. ile Emin ŞİRİN’ in yaptığı görüşmede özetle; Özgür P.’nin “Alo Emin Dayı ben Özgür. Emin Dayı kusura bakma da seni rahatsız ediyorum ben cezaevinden yeni çıktım üç tane çocuğumla sokakta kalmışım. Gerçekten sana ihtiyacım var bir zamanlar senin bana olduğu gibi. İnan ki bak çok zor durumdayım. Sadece beni bi ara seninle konuşmam gerekiyo hadi hayırlı akşamlar kusura bakma rahatsız ettim.” dediği,

Tape no:4219, 29.02.2008 tarihinde saat:09.54 de Fırat… ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “şimde ııı.. Taksim Hayt Oteli biliyo musun ?” “Taksimde” “saat beşte orda buluşuruz ben cem beyle beraber oraya gelecem” dediği,

Tape no:4220,  03.03.2008 tarihinde saat:00.01 de Cem U. ile yaptığı görüşmede özetle;  Emin ŞİRİN’ in “bağcıyı da dövcez” dediği, Cem U’nun “abi yok ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “peki” dediği, Cem U’nun “hayat hayatta bazı şeyler şereftir haysiyettir” dediği, Emin ŞİRİN’ in “kesinlikle” dediği, Cem U’nun “her şey para pul değil kardeşim” dediği, Emin ŞİRİN’ in “dostum sonuna kadar da beraberim seninle” dediği, Cem U’nun “valla yani ben” dediği, Emin ŞİRİN’ in “dinleyende dinlesin  ” dediği, Cem U’nun “içime sindiremiyom ha ben ne hırsızım ne benim ailem hırsız” dediği, Emin ŞİRİN’ in “nede ahlaksızsın” dediği, Cem U’nun “ne ahlaksızım” dediği, Emin ŞİRİN’ in “hayır” dediği, Cem U’nun “beş senedir ağzıma sıçtılar benim, etmedikleri küfür etmedikleri hakaret atmadıkları iftira kalmadı ya eğer ben bu yolda canımı nefesimi son nefesimi vereceksem verecem abicim” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Allah korusun öyle bişey olmıycak” dediği, Cem U’nun “haftaya şenlik var abi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “(gülüyor) yarın sabahtan itibaren” dediği, 


Tape no:4222, 15.03.2008 tarihinde saat:15.08 de SERDAR… ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Nazlı’ da Türkiye’ de ağaçtan düşmüş nadir insanlardan bi tanesi biliyosun”dediği, SERDAR’ın “Hı,hı” dediği,  Emin ŞİRİN’ in “Şimdi Nazlı’ nın dün çığlık çığlığa hemen atmış dokuzuncu maddeyi değiştirin demesi e onun bu durumu anladığını gösteriyo yani atmış dokuzuncu madde orda dururken sekiz tane Sezer’in hakimi orda dururken bu parti kapatılır” , “Yani kapatılmaz filan diye bi şey ya kapatılmaması sürpriz olur ben bunu kapatmanın olucağı kanaatini taşıyorum o orada ben o süreçte şeyi çok yakından takip etmiştim Anayasa Mahkemesinin kendisinin bi iç tüzüğü yok Serdar” dediği, ..,  Emin ŞİRİN’ in “Şimdi yine aynı şeye dönücem Anayasa Mahkemesinin karar verme şekilleri aşa yukarı sonsuz anayasa mahkemesi normal olarak şu kararı da verebilir Türkiye’ de. Çünkü beş bin yirmi de filan gördük (anlaşılmıyor) kanunlar da çıktı Anayasa Mahkemesi siyasi yasağı getirdin Cumhurbaşkanı bi tek cümle koyar Cumhurbaşkanı’ nın da görev süresi kararın yayınlandığı gün bitmiştir diye bi cümle koyarsa bunun temyizi yok”, “Hatta Cem’len falan konuşurken bunu bi kaç kişiylen de konuşurken açık , açık söyledim Abdullah’ a yüzde yüz verirler mahkemenin vereceği kararda da mahkeme arzu ederse diyebilir ki Cumhurbaşkanı içinde siyasi yasak veya görev yasağı siyasi yasak şey itibarıyla başlamıştır der yayınlandığı tarih itibariyle başlamıştır der”  

Tape no:4223, 15.03.2008 tarihinde saat:17.27 de Zeki G. ile yaptığı görüşmede özetle; Zeki G.’nin  “Şimdi çok önce yıllar hatırlarsanız bi şey konuşmuştuk siz demiştiniz ki bakım istemeyen güller var” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Evet” dediği, Zeki G.’nin “Ve bunlara şu zaman böyle yirmi gün on beş gün falan şey yapılır” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Aylarca sürüyo ben şimdi Zeki Bey” dediği, Zeki G.’nin   “Bize baya bundan temin edecektiniz” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Edicem unuttum kusura bakmayın şimdi sizin telefon numaranız bu” dediği, Zeki G.’nin  “Bu” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Ben bunu pazartesi günü meşgul olup size yollattıracam” dediği, Zeki G.’nin  “Bana ama yirmi tane lazı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Yirmi tane yollattıracam” dediği, Zeki G.’nin   “ Tamam” dediği, 

 Tape no:4224, 17.03.2008 tarihinde saat:09.20 de G. HATİCE Ü. İle yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “ Ciddi bi kamplaşmaya gidiyo Türkiye” dediği, G. Hatice Ü.’nün “ Evet” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Çok ciddi bi kamplaşmaya gidiyo ne olcağını kimsenin öngörebileceği kanatinde değilim çok ihtimaller var yani şu olucak diyemem bunlar hukuklan oynamaya çalışacaklar o hukuklan oynamaya çalışmalarını Anayasa Mahkemesi kabul eder mi etmez mi bilmem ee hukukla fazla oynarlarsa e bu askeri bi darbeyi daha da meşru gibi gösterecek bir zemin hazırlayabilir çok sıkıntılı bi döneme giriyo Türkiye” dediği… Tayyip ERDOĞAN’ı bi beş sene geriye çekersen Tayyip ERDOĞAN’ın canlanması çok zordur. Süleyman DEMİREL’i 12 Eylülde geriye çekip beş sene yasakladıktan sonra Süleyman DEMİREL’in geri gelmesi kaç sene sürdü anlatabiliyo muyum”, “  Bilmiyorum yaşanacak bi ülke ha şunu bilmiyorum siyaseten ne olcağını bilmiyorum hukuken ne olcağını bilmiyorum ama sosyolojik olarak ne olucağını çok iyi biliyorum bu ülkede yaşanmaz”. “Erkan MUMCU haber yollamış bana Emin Abi tekrar bize döner mi diye Hahaha (Gülüyor)” dediği, 

 Tape no:4225, 17.03.2008 tarihinde saat:16.13 de GÜL … İle yaptığı görüşmede özetle; GÜL’ün “ Ha bugün yani biz savcının arkasındayız gibi açıklama yaptılar ikinci dediğim benim o yani cumadan sonra bugünkü açıklama” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Ha onu biliyorum bugünkünü biliyorum yine bide usturuplu yaptılar valla bunlar biraz daha azgınlığa devam ederlerse istemesekte hiç tasvip etmesekte darbeye zemin hazırlarlar” dediği, GÜL’ün "Yani ya valla ya ben hiç bu kadar bunlardan sıyrılacağımı zannetmiyordum ama ben bile çok rahatsızım yani bu konuda çok rahatsızım nasıl olsa diyodum kriz gelecek iki ay önce gelceğine iki ay sonra geleceğine bir ay önce gelsin yani her ihtimale karşı” dediği, 

 Tape no:4226, 17.03.2008 tarihinde saat:16.17 de Cem U. ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “Geyik tabi canım şeyde ya kaparlar ya darbe olur diyo onun görüşü öyle. Biz darbeyi tasvip etmediğimizi tabi söyledik” dediği, Cem U.’nun “ Siyaset pek seni ihya etmiyor boşver” dediği, 

Tape no:4227, 23.03.2008 tarihinde saat:10.01 de G. HATİCE Ü. İle  yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “ selçuğu bırakmışlar biliyosun” dediği, ... Bu arada tek korkutan onları bir darbenin olması darbeye karşıda erken seçim yapılması ıı.. Darbenin önünü keser diye ümit ediyolar bu arada da şeyi tavsiye edicektim, ılımlı insanlarla gidin böyle bu iş kavgayı götürmüyo felan diye”, “yok canım geçen sefer olmadı beş senede oldu da, olur italyada da oluyodu iki senede bir seçim oluyodu İngiltere’nin de böyle dönemleri var olur böyle şeyler bunların hiçbiri Türkiye’nin yaşanabilecek bi ülke yani bunların hepsi birden yaşanabilecek bi ülke olmadığı gösteriyor” dediği,

 Tape no:4228, 27.03.2008 tarihinde saat:16.39 da Can A. ile yaptığı görüşmede özetle; Can A.’nın “ Veli Küçük şeyinde burada böyle çok sayıda gasteci”, “Bunların hepsine şeyler işaret koymuşlar işaretler konmuş”, “ İşte bana da haber veriyolar işte biz bunu yayınlıcaz e bana ne diyolar efendim gazetecilik mesleğini MİT ilişkileri nedeniyle meslekte tutulanlar sınıfında. E dedim ki ne diyim ya dedim ben şimdi size ne diyim dedim ya e kendi vicdanınıza yani ben bu sınıfa giren bi adamıyım diyosanız ama ne diyim dedim yani şimdi demek işi buralara getirdiniz dedim. Kız tabi bozuldu o zaman ya dedi işte benim şey anlıyorum dedim ben zaten size söylemiyorum yani neticede iş bu noktaya geldi dedim artık yani yüz kişilik liste yayınlayıp herkesi birden karalama yani bir iki yetmedi herkese birden gerginlikse gerginlik senin lafının üzerine olunca bu” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hiç lafa bak ya ben niye geri bi kere memmun oldum Veli Küçük’ te böyle bi şey çıkmasına senin hiç bi şeyle alkan olmadığın tescil edildi” dediği, Can A.’nın “ Ha en azından tabi onu gösteriyo yani Allah’ tan hani dese ki mesela işte her an faydalanacak yada işte MİT ama MİT’ e çalışan gasteci diğil ordan  zaten boku yiyo”, “MİTe çalışan gasteci dese gene kötü ama” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Ömründe yirmi beş senedir MİT’in yerine bi kere gitmişsindir gitmemişsindir ya da bi brifinge” dediği, Can A.’nın “ Listede şimdi yarın listeyi görücez o listede on beş yirmi tane adam vardır onlar işte böyle bi takım şey bağlantıları CUNTA’ dır orda yazıyodur. İşte işte ne biliyim Generallere yakın diyodur şudur budur hani ama herkesi birden yapıyodur esas o on on beş kişiyedir iş işte burdan,  burdan böyle gidiyo yani bunlar bokunu çıkardı zorla darbe olsun istiyo ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “İstiyolar hakkaten zorluyolar hiç istemediğimiz halde zorluyorlar bak şeyde bunlar hakkaten bide öbür tarafı var işin. Ben gözaltına alındıktan sonra çıkarken Zekeriya ÖZ bana özellikle tembih etti Emin Bey dedi soruşturma gizli sizden rica ediyorum sonra sıkıntılı bi durum çıkmasın bu soruşturmayla ilgili gözaltına alınmanızla ilgili lütfen konuşmayın dedi ulan bu soruşturma gizliyse Veli Küçük’ün donunun rengi sabaha nasıl geliyo he” dediği, Can A.’nın “Gene gitti bi an” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Geldimi sesim dinleyenlerin makinası kötü demek ki” dediği, Can A.’nın “Ha geldi”dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Dinleyenlerin makinası kötü demek ki” dediği, Can A.’nın “ Bokunu artık çıkardılar yav yani böyle Savcılık olur mu abi ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Olmaz” dediği, Can A.’nın “ Yani Fetullah’ın emrinde bi savcı demek ki. İşte ondan sonra tabi o çıkıyo o orospu şeyler karılar profesör unvanlı efendim işte devlet çöktü yargıya şey kaldı kalmaz ulan tabi kalmaz tabi orospu karı çıktı şeye Bahçeşehir şeye dedi çöktü ha diyo ki Güner’i diyo AKP’ nin elinden aldı diyo elinden alıyodu diyo” dediği, Emin ŞİRİN
‘in “Uzlaşma olamıyacağını görüp geri çekiliyorum Siz evvela Tayyip ERDOĞAN’ı terbiye edin LAN”, “Nedir bu ortak akıl neresi ortak akıl lan herkesi geri adım at diyen bi gerzek sonra bu memleketin kardeşim Laik Cumhuriyet temelleri yıkılıyo. Sen bundan hiç bahsetmiyeceksin işsizlik işte onları ama geri adım atalım hassiktir lan” dediği

Tape no:4229, 02.04.2008 tarihinde saat:18.33 de SERDAR … ile yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “ Böyle bi şey referanduma götürürlerse darbe olmayacağını mı düşünüyolar ya” dediği, SERDAR’ın “Evet abi aynen öyle düşünüyorlar” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Bunlar delirmiş bunlar Türkiye’ ye hakkaten darbeye götürüyorlar ya” dediği, 

Tape no:4230, 10.04.2008 tarihinde saat:13.22 de Ali I. İle yaptığı görüşmede özetle; Ali I.’nın “ Nasıl havadisler son çıkan havadis pekiyi olmadı ama” dediği, Emin ŞİRİN’in “ Hangisi ?” dediği, Ali I.’nın “ Danıştay İdari Dava Daireleri Genel Kurulundan” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ha evet ben şimdi telefondayım telefonda fazla dinleyenler var” dediği, Ali I.’nın “ Anladım” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Ankara’ dayım beni pazartesi ararsanız Salı Çarşamba bi çay içeriz olur mu?” dediği, 

c-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli Hakan ŞANLI 20.08.2007 tarihli emniyet ifadesinde;


“Emin ŞİRİN isimli şahsı 2001 veya 2002 yıllarında yine bir davette tanıdığını, Kendisini milletvekilliği öncesinde tanıdığını, Kendisinin birkaç kez ofisine geldiğini, Bu gelişlerin öğle yemeği veya bir çay içmeği kapsadığı, Zaten kendisinin meşgul birisi olduğunu ve yoğun programları olduğunu bildiği, Ofisine geldiğinde genel konulardan konuştuklarını, Hem kendisinin hem de şahsının işlerinin yoğunluğundan dolayı son üç yıldır ne telefonla ne de yüz yüze bir görüşmelerinin olmadığını,

Şüpheli Sinan AYGÜN 04.07.2008 tarihli emniyet ifadesinde;

Emin ŞİRİN’ i Kendisini Milletvekili olduğu dönemlerde tanıdığını, TBMM’nin 23 Nisandaki resepsiyonunda da karşılaştıklarını, Flash TV de Sabahattin ÖNKİBAR’IN Programında karşılaştıklarını, Bazen de Protokoller de karşılaştıklarını,  

Şüpheli Adil Serdar SAÇAN 26.09.2008 tarihli savcılık ifadesinde;

2007 seçimleri öncesinde kendisine telefon açtığını ve Cem Uzan’ın milletvekili adayı yapmak istediğini söylediğini bu teklifi kabul etmediğini, Emin Şirin, Ankara’da gözaltına alındıktan sonra tüm irtibatını kopardığı, Emin ŞİRİN’ in şahsımın yaptığı açıklamalarla ilgili İstanbul Başsavcılığına ve Adalet Bakanlığına başvuruda bulunduğu sekreterinin de bunları kendisine faks çektiğini, Üzerindeki “Sayın Adil Serdar SAÇAN, gelişmelerle ilgili ilgi, bilgi, selamlar” şeklindeki yazının Emin ŞİRİN’ e ait olduğunu,

Sanık Ergün POYRAZ ‘ın Bilgisayarında bulunan "Notlar" isimli 7 sayfalık notların ana hatları ile kendisine ait olduğunu ama kelimesi kelimesine hatırlayamadığını, söylediği notları içinde,

Notlar' ın 7. sayfasında bulunan “Levent Ersöz Jandarma İstihbarat Başkanı emekliliğinin ardından Kayseri grubu AKP'liler ile diyaloga giriyor, MİT müsteşarlığı için tavassutta bulunmalarını istiyordu. Öyle ki emekli olur olmaz bana söz verdiği kitap yazım işini unuttuğu gibi uzun bir süre telefonlara da çıkmıyordu. 2007 Ocağında piyasaya çıkıyor, daha önce Aslan Bulut ve Emin Şirin " verdiği bunlar tarafından açıkça yazılamayan Aksu'nun Ermenilik belgesini yazmamı istiyordu. Celal Yarbay ve ekibinin İhsan GÜVEN' in öldürülmesi olayında beni de satmalarının ardındaki sırda aralanıyordu" şeklindeki notlardan şüpheli Emin ŞİRİN Bazı Bakanlara ait olan köken araştırmasıyla alakalı bilgileri örgüt üyelerine verip yayınlatmaya çalıştığı anlaşılmıştır. 

Yine dava açılan dosya içine konulmuş delilerden,

Sanık  Veli Küçük’ün Gayrettepe Mahallesi Gönenoğlu Sokak Fidan A Blok No:14/9 BEŞİKTAŞ adresinde yapılan aramada elde edilen;

 Haki renkli “2005” ibaresi bulunan ajanda,

19 Kasım Cumartesi tarihli sayfasında; Veli Paşa Can Ataklı işten çıkarıldı. Çıkartanlar senin adamınmış. Haberin var mı? (emin şirin)

(1) adet Şeffaf dosya içerisinde (56)’ya kadar numaralandırılan doküman,

05- Emin ŞİRİN’ in Veli Küçük’ e hitaben yazmış olduğu, Nazlı ILICAK’ ın 11.12.2004 yılında Tercüman gazetesinde yazdığı yazı ve ekinde bahse konu gazetedeki yazının fotokopisi

06-Emin ŞİRİN tarafından yazılmış Zamanlamanın Bir Özel Manasımı var Başlıklı, çeşitli konularda yazı

Emin ŞİRİN İstanbul Milletvekili şeklinde başlayan ve Emin ŞİRİN tarafından Veli Küçük”e hitaben yazıldığı görülen dokümanın içeriğinde;

“Sevgili Veli Paşam, Nazlı ILICAK”ın 11.12.2004 tarihinde yazdığı yazıyı bir yardımcım dikkatime getirdi” şeklinde başlayarak basın kanunun 19 ve 26 maddelerinin belirtildiği ve devamında “…birileri bu kanunun uygulanması için acaba savcılığa müracaat etmeyecek mi? Sevgiler, selamlar 21.12.2004 Emin ŞİRİN İstanbul Milletvekili” şeklinde son bulduğu anlaşılmıştır.

Nazlı ILICAK’ın 11.12.2004 tarihli “Bugünü Tanzim Edelim” başlıklı yazısının içeriğinin Cem ERSEVER ve Veli Küçük gibi jitemci subaylar PKK itirafçılarını asker kimliği vererek bazı cinayetlerde onları kullandığı, konunun Diyarbakır 3. Ağır Ceza Mahkemesine yansıdığı şeklinde bilgiler içerdiği ve belirtilen bu iddianameye atıfta bulunularak bilgiler verildiği, jitem Hizbullah gibi konularda yazıldığı görülmüştür.

Emin ŞİRİN’ in Veli Küçük’ e yazmış olduğu 21.12.2004 tarihli yazıda “…birileri bu kanunun uygulanması için acaba savcılığa müracaat etmeyecek mi?” ibaresiyle Emin ŞİRİN ve Veli Küçük arasında bir ilişki olduğu, 

Şüpheli Emin ŞİRİN’ in o dönemde milletvekili olmasına rağmen bahse konu yazı ile ilgili yasal müracaatının yapılması hususunda Veli Küçük’ü yönlendirdiği ve bu durumun örgüt içi yazışma ve ilişkiyi ortaya koyduğu anlaşılmaktadır. 

(1) adet kırmızı renkli klasör içerisinde “Hatay Meselesi” ibaresi ile başlayıp “Tanrı Türk’ü Korusun” ibaresi ile son bulan dokümanları,

28–07.04.2006 tarihli İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN tarafından Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığına yazılmış AKPnin kapatılması talebi ile ilgili dilekçesi

29-…04.2006 tarihle İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN tarafından Genelkurmay Başkanlığına hitaben yazılmış Finansbankın yabancılara satışı ile ilgili bilgi istediğine dair dilekçesi

Şüphelinin Veli Küçük Türkmen Köyü Gölpazaı/BİLECİK adresinde yapılan aramada;

-emınsırın@habex.com isimli internet sitesinden indirildiği değerlendirilen yine Emin ŞİRİN tarafından yazıldığı değerlendirilen 8 sayfalık yazı 

14.08.2003 tarihli Emin ŞİRİN’ in yazmış olduğu “EKONOMİ” hakkında düşüncelerini içeren 8 sayfadan ibaret bilgisayar çıktısı

Sanık Sevgi ERENEROLun Arnavutköy Mahallesi Adalı Sokak No:5 sayılı ikametinde yapılan aramada elde edilen dokümanlar içinde ;

El yazısı ile “Sayın Sevgi ERENEROL Bilginize sevgi ve selamlar Emin ŞİRİN” ibareleri yazılmış, TBMM Başkanlığına başlıklı İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN imzalı İçişleri Abdulkadir AKSU tarafından cevaplandırılmak üzere verilen 2 sayfalık soru önergesi metni,

TBMM Başkanlığına başlıklı İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN imzalı Milli Eğitim Bakanı  Doç. Dr. Hüseyin ÇELİK tarafından cevaplandırılmak üzere verilen 2 sayfalık soru önergesi metni,

İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN tarafından cevaplandırılmak üzere TBMM Başkanlığına TBMM Başkanı Bülent ARINÇ’ın cevaplandırması üzerine verdiği 1 sayfalık soru önergesi,

TBMM Başkanı Bülent ARINÇ tarafından cevaplandırılmak üzere Emin ŞİRİN’in vermiş olduğu soru önergesine verilen yazılı cevap metni ve üst yazısı 2 sayfa,

TBMM Başkanlığına başlıklı İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN imzalı Milli Eğitim Bakanı Doç. Dr. Hüseyin ÇELİK tarafından cevaplandırılmak üzere verilen 2 sayfalık soru önergesi metni.

Haber Yazarlar-Emin Şirin soran milletvekilinin Fatih Altaylıya cevabı ibareli 2 sayfalık yazı,

TBMM Başkanlığına başlıklı İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN imzalı Milli Eğitim Bakanı Doç. Dr. Hüseyin ÇELİK tarafından cevaplandırılmak üzere verilen 2 sayfalık soru önergesi metni. Bulunduğu.

Sevgi eren eroldijital İnc. Tut51 adet cd İnceleme tut..doc isimli dosyada 

44 nolu CD içerisinden;  Emin ŞİRİN ve Sevgi ERENEROL’un  olduğu bir etkinlikte çekilen resimler

-1 sayfa 14.02.2005 tarihli İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN tarafından imzalı olarak Gazeteci-Yazar Ergün POYRAZ hitaben yazmış olduğu, mektubun bulunduğu.

Ulusal KANAL’da yapılan aramada elde edilen,

İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesinin 20.03.2008 tarih ve Değişik İş No:2008/420 Soruşturma No:2007/1536 sayılı kararına istinaden Beyoğlu İlçesi Asmalı Mescit Mahallesi Deva Çıkmazı No:7 sayılı adreste bulunan Ulusal KANAL’da yapılan aramada elde edilen, dokümanların aynı karara istinaden yapılan incelemesinde;

6.Nolu Ajanda:

11.06.2006 tarihli ajanda sayfasında;

Emin Şirin, Ufuk Söylemez

ABD- Demirel yemeği

- Tayyip eylemi / Emin Şirin şeklinde yazı bulunduğu,

Şüpheli SERHAN BOLLUK

Kadıköy ilçesi Adem Sokak Belediye Evleri A4 Blok No:65/18 İçerenköy adresinde; 

5 Şubat ve 19 Şubat tarihli sayfasında Emin ŞİRİN’ in ibaresi bulunan el yazmasının olduğu,

İşçi Partisi Genel Merkezi Ankara

İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesinin 20.03.2008 tarih ve Değişik İş No:2008/420 Soruşturma No:2007/1536 sayılı kararına Ankara İli Çankaya İlçesi Maltepe Eti Mahallesi Toros Sokak No:9 Sayılı Yerde Faaliyet Gösteren İşçi Partisi Genel Merkezi, Aydınlık Dergisi Genel Merkezi  Ve Ulusal Kanal Merkezlerinde sayılı  ikametinde yapılan aramada elde edilen, dokümanların aynı karara  istinaden yapılan incelemesinde;

Sekreter odasındaki masada elde edilen;

(2) sayfa Ulusal Strateji Merkezi Genel Kurulu ibaresi ele başlayıp Ersoy Bulut ibaresi ile biten doküman içeriğinin; Ulusal Strajesi Merkezi Genel Kurulu Milli Hükümet Programı Kurutmayı 30 Eylül-1 Ekim 2006 (Taslak) OTURUM KONULARI

1-Partinin Temel Nitelikleri,

2- Devletin Yeniden Yapılandırılması,

3-Güvenlik ve Dış Politika

4-Ekonomik ve Sosyal Güvenlik

5-Kültür ve Eğitim başlıkları altında yapılacak faaliyetlere katılacak şahısların isimlerinin yer aldığı, bu isim listesi içerisinde Emin ŞİRİN, Prof. Dr. Kemal ALEMDAROĞLU isimlerinin de olduğu ,

Halil behic gürcihandöküman inc. Tutdoküman inc.tut.(çanta).doc dosyada,

(94-95) ile numaralandırılmış, “Emin ŞİRİN İstanbul Milletvekili” ile başlayan, “ Emin ŞİRİN İstanbul Milletvekili” ile son bulan SESAR başkanına muhatap iki sayfa yazı, 

Mustafa hüseyin buzoğludöküman inc. Tutkasadan çıkan döküman İnc.tut..doc

-1 sayfa İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN tarafından Jandarma Genel Komutanı Şener ERUYGUR’ a  12.07.2004 tarihinde  hitaben yazılmış İçişleri Bakanlığına yönettiği Soru Önergesiyle alakalı, kurşun kalemle Sayın Ufuk Söylemez’ in dikkatine yazılı bilgisayar çıktısı dilekçe olduğu,

-1 sayfa 30.07.2004 tarihinde İstanbul Milletvekili Emin ŞİRİN imzalı TÜRKİYE BÜYÜK MİLLET MECLİSİ BAŞKANLIĞINA başlıklı İçişleri Bakanı Abdülkadir AKSU tarafından cevaplandırılması istenen Soru Önergesi olduğu arka yüzünde İçişleri Bakanlığının TBMM BAŞKANLIĞINA hitaben İçişleri Bakanı Abdülkadir AKSU imzalı 28.09.2004 tarihli yazılı soru önergesi bilgisayar çıktısı olduğu,

Mevcut bilgilerden şüphelinin Veli Küçük Sevgi ERENEROL Doğu PERİNÇEK, Mustafa Hüseyin BUZOĞLU, Ergün POYRAZ, Sesar ve İsmail YILDIZ ile Halil Behiç GÜRCİHAN yazılı evrak alış verişinde bulunduğu, ve kilisedeki örgütsel toplantılara katıldığı anlaşılmaktadır. 

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Şüpheli Emin ŞİRİN’ in dosyamız şüphelilerinden ve dava açılan sanıklardan, Adil Serdar SAÇAN, Doğu PERİNÇEK, Erhan GÖKSEL Ferit İLSEVER, Güler KÖMÜRCÜ, Gürbüz ÇAPAN, Habip Ümit SAYIN, Hasan Atilla UĞUR, Hakan ŞANLI, Halil Behiç GÜRCİHAN, Hikmet ÇİÇEK, İbrahim ŞAHİN, İsmail YILDIZ, Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU, Mehmet Şener ERUYGUR, Muammer KARABULUT, Mustafa Ali BALBAY, Sinan Aydın AYGÜN, Sevgi ERENEROL, Turan ÇÖMEZ, Tanju GÜVENDİREN, Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ, Ünal İNANÇ, Vedat YENERER, Veli Küçük ve Yalçın Küçük ile örgütsel irtibatlarının bulunduğu, şüphelinin 2002/2007 yılları arasında Milletvekili olduğu, daha sonra ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN' un siyasi partileri bölüp parçalama veya farklı partilerin tek merkezden yönetilmesi prensiplerinin uygulanması çerçevesinde bulunduğu partiden ayrılıp farklı bir grup kurma girişimleri içinde olduğu, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN şüphelilerinin propagandasını yaptıkları güncel, siyasal, dini ve siyasi içerikli görüşlerinin tartışılması için sürekli olarak TBMM inde soru önergeleri verdiği belirlenmiştir. 

Görüşme içeriklerinde; şüphelinin “milletvekili olduğu dönemde T.B.M.M çatısı altında kurulmuş bulunan akaryakıt kaçakçılığı komisyonunda çalışmalar yaptığı sırada devamlı olarak mektuplar yazdığını bu komisyon çalışmaları sırasında yapılmış olan dosyanın bir kısmının halen kendisinde olduğunu, bu dosyaların açıklanması durumunda bazı kişiler ve kurumların ağır cezalar alacağını” söylemesine rağmen bu dosyaları devletin ilgili kurumlarına vermesi ve yapılan aramalarda da bu dosyalara rastlanılmamasından şüphelinin ulaşılmayan  gizli bir yerinin olduğu ve burada birçok bilgi ve belgenin saklanıyor olabileceği  anlaşılmıştır.  


Şüphelinin, Ergün POYRAZ ve İsmail YILDIZ’ la gizli görüşmeler yaptığı, Hasan Atilla UĞUR ve Hakan ŞANLI ile yoğun görüşmelerinin bulunduğu, şüpheli ye ait birçok soru önergesinin İsmail YILDIZ, Muammer KARABULUT ve Veli Küçük’ten elde edilen dokümanlar arasında ele geçirildiği, verilen soru önergeleri ile ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN faaliyet ve propaganda yaptıkları konular arasında paralellik bulunduğu tespit edildiğinden, belirtilen yoğun görüşme trafiğinden örgütsel irtibatlar ortaya çıkmaktadır.


Şüpheli Emin ŞİRİN’ in Milletvekilliği sona erdikten sonra da aynı örgütsel faaliyetlerini devam ettirdiği, yapılan teknik takip çalışmalarından, sanık Serhan BOLLUK, Adil Serdar SAÇAN, Turan ÇÖMEZ ve Gürbüz ÇAPAN’la irtibatlarının bulunduğu anlaşılmıştır. 

“Tape no:4201, 15.01.2008 tarihinde saat:10.52 de Vural S. ile  yaptığı görüşmede özetle; Emin ŞİRİN’ in “bişey sorcam, neden dava açılmıyo bu adam hakkın yaa, Tayyip hakkında” ..Vural S.’nin“o doğru zaten ıı..” “evet doğru” “onu söyleyim bu günlerde ee.. Sinan AYGÜN de yazmaya başladı bende yazıyorum , Emin ŞİRİN’ in “Kesin, sizin o teziniz yüzde yüz tutuyo burada” “yapıcam, bide şeyi sıkıştırmanızı rica… Vural S.’nin“Yani bunları intikal ettirmek lazım yinede başsavcılığa. Bu gerekçelerle” dediği, Emin ŞİRİN’ in “sizin yazılarınızı toplayım da başsavcılığa ben bi yazı yazıyım bunlar hakkında ne düşünüyosunuz diye” 

Şeklindeki görüşme içeriklerinden kapatma davası açılmadan önceki süreçte davanın açılmasını temin için gerekli faaliyetlerde bulunduğu, sanıklar İlhan SELÇUK’  ve Doğu PERİNÇEK ile diğer şüphelilerin bu konudaki faaliyetleri göz önüne alındığında şüpheli Emin ŞİRİN’in de kapatma davasının açılacağını önceden bildiği, 


Yine görüşme içeriklerinden; “kapatma davasının açılması gerektiği, yeni bir siyasi oluşum için Platformların düzenlenmesi lazım diyerek” siyasi hayatta siyasal yollardan değil, şüphelilerin oluşturdukları sivil toplum kuruluşlarının tek merkezden yönetilmesi hususlarını konuştukları, şüphelinin bu oluşumlardan haberdar olduğu anlaşılmıştır. 

Gürbüz ÇAPANla yaptığı görüşmede, Gürbüz ÇAPAN’ ın  Şimdi yapacamız basit işler var. Ya bunları yapalım mı yapmayalım mı arkadaşlar yani yapalım, ya bunda kim ne yapabiliriz bunda herkesi yapabiliriz orta halli esnafı katabiliriz sanayiciyi katabiliriz herkesi katabiliriz buna”   diyerek yaptıkları örgütsel faaliyetlerin genişletilmesini konuştukları tespit edilmiştir. 

Şüphelinin görüşmelerinde sürekli ülkenin çatışma ortamına doğru sürüklendiğini, kapatma davasına mukabil anayasa da değişikliklerin yapılması halinde darbe olacağını, ayrıca ekonomik krizin çıkacağı şeklindeki görüşmelerinden ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarına uygun faaliyetlerde bulunduğu, Sevgi ERENEROLun organize ettiği kilisede yapılan gizli örgütsel içerikli toplantıların büyük bir çoğuna iştirak ettiği, tanımadığını söylediği (Zafer kod) Muzaffer TEKİN’le aynı ortamda gizli kilise toplantılarında fotoğraflarının dosyada bulunduğu, şüpheli Hasan Atilla UĞUR, Hakan ŞANLI, Ergün POYRAZ ve İsmail YILDIZ ile örgütsel gizli görüşmeler yaptığı ayrıca birçok konuyu telefonunun dinlendiği gerekçesiyle yüz yüze konuşmayı teklif ettiği anlaşılmış olup, örgüt üyeliği suçunun temadi eden suçlardan olması ve şüphelinin milletvekilliği sona erdikten sonra da örgütsel faaliyetlerini sürdürdüğü hususları göz önüne alındığında, 

Şüpheli Emin ŞİRİN’ in örgüt üyesi olduğu eylemleri gereğince TCK, 314/2, 3713 sayılı kanunun 5.md., TCK. nun 53, 58/9 ve 63. maddeleri gereğince cezalandırılmasının talep edilmiştir  

12- Şüpheli Hakan ŞANLI

a-Savunmaları,


Emniyet beyanı 

1963 yılında Ankara ili Beypazarı ilçesinde doğduğu, 1985 yılında Ankara merkez de bulunan Menekşe Sokakta Şanlı Spor isimli spor malzemeleri satan mağaza açarak ticaret hayatına başladığı, 1995 yılına kadar bu adreste ticaret hayatını sürdürdüğü, bu adreste 1991-1993 yılı arasında Şanlı döviz bürosu açarak işlettiği, 1995 yılından sonra sektörün girdiği krizden sonra bu sektörden uzaklaşarak Savunma Sanayi ihalelerine girerek ufak çapta ticaret yapmaya başladığı, halen bu sektörde ticaret faaliyetlerine devam ettiği, 1987 yılında Mamak Muharebe Okul Komutanlığı’nda yurtiçi bedelli askerlik hizmetini tamamladığı, 

1976 yılında Ankara ilinden pasaport aldığı, bu pasaport ile Almanya da ikamet eden abisi Efe ŞANLI’nın yanına ziyaret amaçlı gittiği, Rusya’ya 2003 yılında ticari amaçlı gittiği, Belerus (Beyaz Rusya) ya turistik amaçlı gittiği, 2002-2003 yılında Ukrayna’ya turistik amaçla gittiği, 2000 yılında Azerbaycan’a ticari amaçlı gittiği, 2001 ve 2003 yıllarında Fransa’ya ailesi ile turistik amaçlı gittiği, 2004 veya 2005 yılında İsrail’e ticari amaçlı gittiği, 2000, 2003, 2005, 2007 yıllarında ABD’ye ticari amaçlı ve turistik olarak gittiği, 2005, 2006, 2007 yıllarında Pakistan’a ticari amaçlı gittiği, 1989 yılında Çekoslavakya’ya Fenerbahçe maçına gittiği ve illegal olarak yurt dışına çıkış yapmadığı,

ihbar mektubunda geçen iddiaları kabul etmediği ve tamamen gerçek dışı olduğunu, herhangi bir oluşum içerisinde yer almadığı, mektupta ismi geçen şahıslardan sadece Şüpheli Emin ŞİRİN ve Ergün POYRAZ’ı tanıdığı; Ergün POYRAZ isimli şahsı 2002 veya 2003 yıllarında yine bir resepsiyon da veya yemekte tanıdığı, kendisine kartvizitini verdiği, resepsiyondan üç-dört hafta geçtikten sonra Ergün POYRAZ’ın kendisini telefonla arayarak on-onbeş dakika ziyarette bulunup bulunamayacağını sorduğu, kendisinin de kabul ettiği, Ergün POYRAZ’ın işyerine geldiği, maksimum on beş dakikalık bir görüşmeleri olduğu, görüşmelerinin konusunun genel konular olduğu, daha sonrasında ise bu tarihe kadar kendisini ne gördüğü ne de bir konuşması olduğu, Ergün POYRAZ’ın kendisine yazar olarak tanıttığı, kartvizitini ise Ergün POYRAZ’a mesleğinden dolayı verdiği, son olarak ise basından tutuklandığını duyduğu; 

Emin ŞİRİN isimli şahsı 2001 veya 2002 yıllarında yine bir davette tanıdığı, kendisini milletvekilliliği öncesinde tanıdığı, kendisi birkaç kez ofisine geldiği, bu gelişler öğle yemeği veya bir çay içmek için olduğu,  zaten Emin ŞİRİN’in meşgul ve yoğun bir programı olduğu, ofisine geldiğinde genel konulardan konuştukları, hem Emin ŞİRİN’in hem kendisinin işlerinin yoğunluğundan dolayı son üç yıldır ne telefonla ne de yüz yüze bir görüşmesi olmadığı; işyerinde hiçbir suretle gizli örtülü olarak toplantı yapılmadığı, Lobi isimli oluşum hakkında hiçbir bilgisinin olmadığı ve ilk defa burada duyduğu, belirttiği gibi hiçbir oluşum içerisinde yer almadığı, vatanını milletini seven bir insan olduğu, çalıştığı ve kendi hayatını yaşadığı; Bu mektubu gönderen Ahmet YILMAZ isimli şahsı tanımadığı,

Savcılık beyanı

Şüpheli Hakan ŞANLI’nın 20.08.2007 tarihli savcılık ifadesinde; Emniyette verdiği ifadesinin tekrar ettiği, şüpheli Emin ŞİRİN’i 2001 yılından beri tanıdığı, şüpheli Ergün POYRAZ’ı da 2002-2003 yıllarında bir resepsiyonda tanıdığı, daha sonra şüpheli şahsın, kendine ait olan iş yerine bir kere geldiği, kendisi ile onbeş dakika görüştüğü, daha sonra bir daha hiç görüşmediği; emniyet ve askeriyenin uçak ve yedek parça ihalelerine girmekte olduğu, bunun dışındaki şüpheli şahıslardan hiçbirini tanımadığı ve diğerlerinin hiç birini tanımadığı; kendisine ait işyerinde bulunan Genel Kurmay yazılı CD ve disket kendisinin yanımda çalışan Hakan ARISÜT isimli şahsın özel projesi olduğu, bu konuda Genel Kurmay ile görüşmelerinin olduğu, Gizli bir belge olmadığı, şüpheli Emin ŞİRİN' in beyanına cevaben; iddia edildiği gibi şüpheli Emin ŞİRİN ile Ergün POYRAZ'ı tanıştırmadığı, telefonunu vermiş olabileceği, kendisine ait işyerindeki askeri bilgilerin Hakan ARISÜT’ün notları olduğu, Hakan ARISÜT’ün bilgisayarından çıkmış notlar olduğu ve elde edilen disketlerin ise ona ait olduğu, kendisine ati olan işyerinde iddia edildiği gibi gizli toplantı yapılmadığı, kendisinin cep telefonu numarasının 0532 253 30 30, işyerinin numarasının 0312 438 49 21-22-23-24-25-26 olduğu; Kürşat isimli şahsı tanımadığı ancak Atilla UĞUR isimli şahsın albay olduğu dönemde askeri ihale ve toplantılardan tanıdığı,  suçlamaları kabul etmediği, 

Şüpheli Hakan ŞANLI’nın 10.02.2009 tarihli savcılık ek ifadesinde; Kendisinin daha önce verdiği ifadeyi aynen tekrar ettiği, daha sonra yakalanan ve tutuklanan şüphelilerden hiçbirini tanımadığı, Aytaç YALMAN ve şüpheli Şener ERUYGUR, Levent Ersöz'ü tanımadığı, şüpheli Levent Ersöz'ü bir sefer gördüğü, iş ile ilgili kendisiyle beş dakika görüştüğü ve başka bir görüşmesinin olmadığı,

  Şüpheli Hasan Atilla ile gözaltına alındıktan sonra görüşme yapmadığı, şüpheli Barbaros Hayrettin ALTINTAŞ'ı tanımadığı, Hasan Atilla UĞUR'u 2001 veya 2002 tarihinde askeri malzeme satış işlemlerinde tanıştığı, önceki ifadesinde belirttiği gibi o zaman şüpheli Şener ERUYGUR'un jandarma komutanı olduğu dönemde internet takip sistemi sattığı, tahminine göre 4 tane sattığı, birisinin ODTÜ'ye, birisinin Mecidiyeköy'e birisinin de Ankara Ulus çıkışına takıldığı, bu cihazların tanesinin yaklaşık 300.000$(üçyüzbindolar) olduğu ve ek aksesuarlarının da olduğu, 

Aytaç YALMAN’ı zamanında herhangi bir alışveriş yapmadığı, tahminine göre şüpheli Şener ERUYGUR ile yaptığı ticaret 1.050.000$(birmilyonellibindolar) civarında olabileceği, kendisinin o tarihlerde sattığı malzemeler için herhangi bir fatura düzenlemediği, kendisine malzemelerin örtülü ödenekten alındığı, gizli olduğu ve ulusal güvenliği ilgilendirdiğinin söylendiği, herhangi bir fatura kesmediği, kendisinin banka hesabına bu paraların nereden aktarıldığını bilmediği, ancak İstihbarat Daire Başkanlığı’ndan Recep Başçavuş isimli bir astsubayın olduğu, para işleriyle ilgilendiği, havaleleri ise bu şahsın yaptığını bildiği, Jandarma Genel Komutanlığı hesabından yapıldığını düşündüğü, kendisinin o tarihlerde REM (Research ....) isimli şirketten yaptığı ve şirketin isminin tam olarak açılımını hatırlayamadığı,

16.08.2008 günü İstanbul cumhuriyet Başsavcılığı’na gelen bir ihbar mektubu ve 02.07.2008 günü saat 12.02 sıralarında kardanadam111@gmail.com isimli e-mail kullanıcısının göndermiş olduğu mail ihbarı ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; kendisinin ihbarı kabul etmediği, şüpheli Emin ŞİRİN’in kendisine ati olan ofise zaman zaman geldiği, şüpheli Emin ŞİRİN’i sevdiği, hoş sohbetli olduğu, Meclis'deki soru önergeleriyle ilgili kendisine bilgi vermediği; kendisine Kürşat Albay’ın bu tür bilgiler vermediği, şüpheli Ergün POYRAZ ve İsmail YILDIZ'a bilgi aktarmadığı, şüpheli Ergün POYRAZ'la bir kere resepsiyonda tanıştığı, Bir kere de ofise kitap getirdiği, kendisinin diğer şahısları ve Nuray BAŞARAN'ı tanımadığı, hatırlayamadığı, şüpheli Kemal ALEMDAROĞLU'nu tanımadığı, kriptolu cep telefonlarını Jandarma İstihbarat’ın kendisinden istediği, adedini hatırlamadığı, Ancak example (örnek) olarak getirdiği, ancak daha sonra başka yerden aldıkları, kendisinin kesinlikle şüpheli Hasan Atilla UĞUR ve arkadaşlarının kullandığı kriptolu telefonların hat ücretlerini ve görüşme ücretlerini şirketinden ödemediği, kendisinin şirket adına kayıtlı telefonların şüpheliler tarafından kullanıldığını da bilmediği, kendisinin Turkcell'le bir yazılım işi sebebiyle 600.000$(altıyüzbindolar)lık bir alışverişi olduğu,

Dosyada mevcut 10.11.2008 tarihli MASAK raporu ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; kendisinin Cambridge Lake isimli şirketle alışveriş yaptığı ve bu alışverişin tamamının resmi işlemler olduğu, Daen Levi isimli şahsın da Cambridge Lake'nin temsilcisi olduğu, kendisinin bu şirketle yaptığı bütün alışverişlerin ve para havalelerinin resmi olduğu, yasal kayıtlarda gözüktüğü, kendisinin internet takibi aletlerini direk bu şirketten aldığı, ancak Sigitronic isimli şirketin Rusya'da olduğu, kendilerinin bu şirketin üzerine kayıtlı malları Dean Levi üzerinden aldıkları, Dean Levi’nin Avrupa bayisi olduğu, kendisinin şuanda SAMA isimli şirketin yönetim kurulu başkanı olduğu, genelde Pakistan'la çalışmakta olduğu, Jammer cihazlarını üretip sattığı, bu şirketin yıllık cirosunun geçen yıl 1.000.000$(birmilyondolar) civarında olduğu, bu sene 4-5 milyon dolar arasında bir ciro bekledikleri, EMTA USA adlı şirketin Amerika'da olduğu,

2002 yılı itibarıyla MASAK raporunda 154 milyar TL net hasılat, 113 milyar gider gösterildiği, sadece aynı yıl içinde 234.850 ABD dolarının Cambridge Lake ve EMTA USA şirketlerine havale yapıldığı belirtilmiş yine raporda, Turcell A.Ş'den Hakan ŞANLI'nın hesabına 600 bin dolar para yatırıldığı hususu ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; Bu uyuşmazlıkların tamamının Jandarmaya satmış olduğu cihazların resmi kayıtlara intikal ettirilmemesi sebebi ile olduğu, kendisinin bu satışlara fatura kesmediği, ancak bunların örtülü ödenek olduğu için bu satışları yaptığı,

Diğer firmaların alışverişleri faturalı yaptığı ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; kendisinin bu alışverişten çok para kazanmadığı, Turcell'den kendisine gönderilen 600.000$(altıyüzbindolar) paranın karşılığında GSM Protokol Analizer bedeli olduğunu kendisinin bilmediği, bu cihazın ne olduğunun mühendislere sorması gerektiği,

Kendisine ait dosyadaki mevcut kar zarar ve yıllık vergi bildirimleri ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; doğru ve kendisine ait olduğunu onayladığı, kendisinin 2003 Nisan ayından itibaren REM isimli şirketten ayrıldığı, hiçbir alakasının kalmadığı ve daha sonra SAMA isimli şirketi kurduğu, ağırlıklı olarak da kendilerinin burada Jammer cihazı ürettikleri, kendisinin son dönemlerde Askeri ihalelere girmediği, iddia edildiği gibi kendisinin İsmail Hakkı KARADAYI'nın yeğeni olmadığı, ancak babasının ve amcasının emekli albay olduğu,

Dosyada mevcut dijital inceleme raporları ve Signet isimli bilgisayar belgeleri ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; Signet tamamen GSM (cep telefonu) dinleme cihazı olduğu, şuana kadar kimseye satmadığı, ancak kendisinin bu konuda tatmin edici bilgi vermediği ve bu cihazın teknik özelliklerini bilmediği,

Kendisinin bilgisayarında çıkan bu cihazla alakalı cihazın kullanımına ilişkin bulunan bilgilerde; Signet lattopla çalıştırılabilen en yakın baz istasyonuna kilitlendikten sonra dinlenecek telefon numarasının girilmesiyle buna ait şifrelerin cihaz içindeki program tarafından kırılması suretiyle 15 dakika içinde baz istasyonuna kilitlendiği ve bu baz istasyonu üzerinden yapılan bütün görüşmeleri kaydetme ve dinleme özelliği olduğu ayrıca teknik özelliklerinin detaylı bulunduğu word belgesi ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; Doğru olduğunu onayladığı ancak kendisinin şuan için teknik özelliklerini hatırlayamadığı,

NICE TRACK isimli cihaz ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; bu cihazın tamamen İsrail ürünü olduğu, kanun kapsamında santral kurulması ve dinleme yapılması için bir sistem olduğu, kendisinin bu sistemden hiçbir yere satmadığı,

Bilgisayar içinde çıkan resimler ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; işi ile alakalı resimler olduğu,

NATO ile alakalı bilgiler ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; bu bilgiler şuanda Mustafa SARIGÜL'ün danışmanı olan emekli asker Hakan ARISÜT’e ait olduğu, şahsın NBC (nükleer biyolojik silah) uzamanı olduğu, JANNES isimli dünyanın en büyük savunma mecmuasında NBC silahları ile alakalı yazılar yazan Türkiye'deki sayılı uzmanlardan olduğu, şahsın herhangi bir üretim yaptığını bilmediğini, ancak Gülhane için açtığı dekonteminasyon treyleri ihalesine birlikte girecekleri fakat olmadığı, kendisinin NBC silahlarından anlamadığı,

Ergenekon dokümanları arasında NBC Analiz isimli belge ile ilgili sorulan soruya vermiş olduğu cevapta; bu konu hakkında bilgi sahibi olmadığı, kendisinin Köksal KARABAY’ı tanımadığı, DGP ve KİS (Kitle İmha Silahları) ile alakalı seminere katılmadığı, Tümgeneral Bekir KALYONCU'yu tanımadığı, mevcut NBC dosyalarının Hakan ARISÜT'ten alınan belgeler olduğu, Hakan ARISÜT’ün 2007 yılında emekli olduğu ve kendisinin yanımda danışman olarak 9 ay çalıştığı, belgelerinde ona ait olduğu ve kendisiyle alakası olmadığı,

Ergenekon örgütüne finansman sağlamadığı, örgüte ait telefon faturalarını kendisinin ödemediği, hesaplarındaki geçmişe ait faturasız giriş çıkışlarında sebebinin örtülü ödenek kapsamında yaptığı satışlar olduğu, kendisinin Jandarma Komutanlığı’na yapmış olduğu satışları teklif usulü ile yaptığı, kendisi dışında 3 firmadan da teklif alındığını bildiği, kendisinin Bülent GÖKTUNA'yı 1995 yılında tanıdığı, o tarihten beri bir görüşmediği, kendisinin Hasan Atilla UĞUR'la şuanda da geçmişde de resmi ve gayri resmi ortaklığının olmadığı, suçlamaları kabul etmediği, örgüte maddi ve manevi yardımda bulunmadığı ve örgüt üyesi olmadığını beyan ettiği,

Sorgusunda,

Savcılık beyanlarını tekrar ettiği, kendisinin ihbara konu kriptolu telefonların faturalarını ödemediği ancak Jandarma istihbarat istediği için 10 adet kiriptolu telefonu gtirip  verdiğini, iki üç ay kadar kullanılınca kendisine iade ettiklerini, sattığı cihazlardan fatura almadığını çünkü kendisine bunun gizli olduğu söylenmesi üzerine fatura kesmidiğini beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dökümanlar, 

Hakan ŞANLI’nın Ankara ili Ümit Köy Mutlu Kent Mahallesi 5.Cadde 102 Sokak Kalender Evleri No:10 A/ 30 sayılı yerde bulunan ikametinde yapılan aramada;

1- (1) adet üzerinde EVREST P4 ibaresi bulunan bilgisayar kasası,

2- (1) adet DELL marka CN-OH2049-48643-44D-4204 seri nolu dizüstü bilgisayar 

     (LATITUTE-D-505)

3- (94) adet bilgisayar CD’si,

4- (1) adet CERTRON M 60 ve üzerinde 2 numara elle yazılmış mini teyp kaseti,

5- (1) adet 06313059 seri numaralı 64 MB hafıza kartı.

Ankara Çankaya Hilal Mahallesi 4.Cadde 63.Sokak No:2/6 sayılı yerde bulanan SAMA Anonim Şirketi isimli iş yerinde yapılan aramada;

1- (1) adet markası ve seri numarası tespit edilemeyen toplama bilgisayar kasası,

2- (1) adet ACER marka PS76TE201436007AEEL00 seri numaralı bilgisayar,

3- (1) adet ACER marka seri numarası tespit edilemeyen bilgisayar kasası,

4- (1) adet üzerinde CODEGEN ibaresi bulunan seri numarası tespit edilemeyen bilgisayar kasası,

5- (1) adet üzerinde CODEGEN ibaresi bulunan seri numarası tespit edilemeyen bilgisayar kasası,

6- (1) adet SONY marka 28334650520621 seri numaralı dizüstü bilgisayar,

7- (1) adet ACER marka C302XCİ seri numaralı dizüstü bilgisayar,

8- (1) adet TOSHIBA marka PA3433U-1DV2 model mini diz üstü bilgisayar ve ara kablosu,

9- (1) adet HDD 1U2 model mobil disk,

10- (178) adet Bilgisayar CD’si, 

11- (15) adet bilgisayar disketi, 

12- (1) adet üzerinde 8990029100003586465 seri nolu Telsim sim kart 

13- (1) adet üzerinde 0201200530943 numaralı sim kart 

14- (23) adet 9 mm çaplı dolu MKE yapımı fişek,

15- (1) adet üzerinde Silahlı Kuvvetler arması bulunan ve Hakan ARISÜT ismi yazılı siyah renkli küçük bloknot defter

Girişte sağda sekreter odası içerisinde elde edilen (33) adet Cd içerisinde;

CD 7: \İNTELLİGENCE klasörü içinde STETHOSCOPE adlı ve Şifrelenmiş Word belgesi

\jammer secure phone klasörü içinde JAMMER (frekans engelliyici) cihazla ilgili olarak Genel Kurmay Başkanlığı, Kara Kuvvetleri Komutanlığı ve diğer Kuvvet Komutanlıkları ile yazışmalar, Proforma Fiyat Teklifleri, cihazın teknik özellikleri ve test sonuçları ile ilgili belgeler,
CD 8: \İNTELLİGENCE klasörü içinde STETHOSCOPE adlı ve Şifrelenmiş Word belgesi\ jammer secure phone klasörü içinde JAMMER (frekans engelliyici) cihazla ilgili olarak Genel Kurmay Başkanlığı, Kara Kuvvetleri Komutanlığı ve diğer Kuvvet Komutanlıkları ile yazışmalar, Proforma Fiyat Teklifleri, cihazın teknik özellikleri ve test sonuçları ile ilgili belgeler,
CD-9: İçinde Şirket yazışmalarının bulunduğu belgeler ve “VHP Jammer”, “sigara paketi jammer”, “VHP Jammer orsa”, “VHP Jammer sama”, adlı şifrelenmiş (4) adet Word belgesi,


\ÖZELLİKLER ArGe klasörü içinde Şifrelenmiş (27) adet Word ve (1) adet Excel belgesi,


\SÖZLEŞMELER klasörü içinde Şifrelenmiş (6) adet Word belgesi,

\pakistan dosyalar\zafar klasörü içinde “ISS HUMAN RESOURCES AND REFERENCES”, “pakistan-secured site”, “NGC PROJECT”, “SAMA + ISS HUMAN RESOURCES AND REFERENCES”, “sigara paketi jammer” adlı ve Şifrelenmiş (5) adet Word belgesi,


\pakistan dosyalar\SPECTRUM klasörü içinde PCX formatlı resimler,

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:4412, 04.12.2007 günü 15.10’da Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; Hakan ŞANLI’nın: Alo dediği, H.A.UĞUR’un: Efendim hocam dediği, Hakan ŞANLI’nın: Aa merhaba abi. Dediği, H.A.UĞUR’un: Merhaba hocam. dediği, Hakan ŞANLI’nın: Iıı.. Ya şey yapalım mı abi yarın yapabilir miyiz ya bunu dediği, H.A.UĞUR’un: Yarın yokum, yarın yokum güzelim yaa. Dediği, Hakan ŞANLI’nın: Yapma yaa. Günübirlik mi geliyorsun dediği, H.A.UĞUR’un: Günübirlik değil canım dün geldim. Dediği, Hakan ŞANLI’nın: Hay Allah ya dediği, H.A.UĞUR’un: Yarın bi bi yere gitmem gerekiyo. Dediği, Hakan ŞANLI’nın: Yarın sabah erkenden mi gitcen dediği, H.A.UĞUR’un: Ha erken gidicem. Dediği, Hakan ŞANLI’nın: Öğlen yemeği falan yeriz? Dediği, H.A.UĞUR’un: Yo yo mesele yemek yemek falan değil, sen çok fazla rahatsız değilsen çok fazla rahatsız değilsen saat 5 gibi falan görüşelim ya. Dediği, Hakan ŞANLI’nın: Bi toparlayabilirsem, ben iğne falan oldum çok kötüyüm dediği, H.A.UĞUR’un: Efendim? Dediği, Hakan ŞANLI’nın: İğne falan da oldum, dispansere gittim çok baya kötüyüm yani. Dediği, H.A.UĞUR’un: Geçmiş olsun dediği, Hakan ŞANLI’nın: Dur bakayım 5 e kadar toparlayabilirsem abi, çünkü böyle tadımız yokken ne konuştuğumu bilicem ne şeyi? Dediği, H.A.UĞUR’un: Hahaha (Gülüyor) dediği, Hakan ŞANLI’nın: O da o da tatsız olucak. Oturdunmu da şöyle bir hoşsohbet edelim istiyorum yani. Dediği, H.A.UĞUR’un: Doğru. Sen beşe kadar beni ara ki ben de ona göre. Dediği, Hakan ŞANLI’nın: Tamam tamam abi. Dediği, H.A.UĞUR’un: Teşekkür ederim hoşça kal. Dediği, Hakan ŞANLI’nın: Sağolasın. Dediği,

Tape No:4415, 11.12.2007 günü 15.22’de Hasan Atilla UĞUR ile yaptığı görüşmede özetle; Hakan ŞANLI’nın: Alo dediği, H.A.UĞUR’un: Ne yapıyorsun hocam dediği, Hakan ŞANLI’nın: İyilik sizler nasılsınız dediği, H.A.UĞUR’un: Sağol iyiyiz bizde hamdolsun ne yaptın düzeldi mi (bir kelime anlaşılmıyor) dediği, Hakan ŞANLI’nın: İyiyiz Allah’a şükür ya dediği, H.A.UĞUR’un: İyi iyi aman dediği, Hakan ŞANLI’nın: Bi problem yok dediği, H.A.UĞUR’un: İyi Allah korusun kardeşim sana ben mesaj çekmiştim daha sonra görüşemedik şimdi bu vatandaşın konusu ile ilgili yani çerez gibi olan bir şey konusunda sıkıntı çekmeye başladık Hakan haberin olsun dediği, Hakan ŞANLI’nın: Aaa ben İstanbul’dayım dediği, H.A.UĞUR’un: Adama benim söyleyecekte bişeyim yok yani ne diyeyim artık adam 1 sene olacak neredeyse dediği, Hakan ŞANLI’nın: Abi İstanbul’dayım yarın Ankara’ya dönüyorum dediği, H.A.UĞUR’un: Ha dediği, Hakan ŞANLI’nın: Arayalım zaten görüşecez görüşürken o konuyu da bi şekilde halledecez dediği, H.A.UĞUR’un: Yani o halledelim o çok şeyde çerez gibi bir konuda bizim canımızı sıkacak şey olmasın yani dediği, Hakan ŞANLI’nın: Abi konuşalım yani herhalde halledecez tabi de dediği, H.A.UĞUR’un: Hah dediği, Hakan ŞANLI’nın: Konulardan değil konu tabiî ki halledecez ben yarın dönüyorum ben seni arayım dediği, H.A.UĞUR’un: Tamam oldu dediği, Hakan ŞANLI’nın: Tamam abi dediği, H.A.UĞUR’un: Hadi görüşürüz canım sağol dediği, Hakan ŞANLI’nın: Hadi hoşça kal sağol dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar


Şüpheli Emin ŞİRİN 20.08.2007 tarihli emniyet beyanında ; .Kürşat diye bahsedilen kişinin emekli bir albay olduğu, gerçek isminin Atilla UĞUR olduğunu,  kendisini görevli olduğu sırada 2002 senesinde tanıdığını, kendisini SAMA şirketinin sahibi Hakan ŞANLI’nın da tanıdığının doğru olduğunu, Hakan ŞANLI’yı 2001 senesinde Caddebostan’da klasik arabalar satan müşterek bir dostu sayesinde tanıdığını, 2002’da Ankara’ya gittiğinde kendisi ile bir süre dostluğunun olduğunu, Kendisinin özellikle uçak yedek parçaları üzerine çalıştığını bildiğini, Zira son 3 senedir Hakan ŞANLI’yı görmediği ve konuşmadığı, Kürşat Albay olarak bilinen Atilla UĞUR’un Mayıs 2007 içerisinde emekli olduktan sonra Milletvekili olmak üzere Genç Parti adına kendisine getirdiği bir müracaatı olduğunu, Ancak emekli subayları aday göstermek istemediklerinden kendisini aday yapmadıklarını, Hakan ŞANLI’nın bürosunda Gizli bir toplantı da yapılmadığını, Atilla UĞUR’un verdiği hiçbir gizli bilgi ve belge olmadığı, Ergün POYRAZ ile ilişkisi varsa onu bilmediğini, Danıştay eylemi konusunda Muzaffer TEKİN ile ilişkisi olduğunun yalan olduğunu, beyan ettiği , 
Şüpheli Hakan ŞANLIya ait Samsung marka, seri numarası S03WJ2 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede “Signet-1.doc” ve “Signet-2.doc” isimli bir MSword belgeleri tespit edilmiştir. “Signet-1.doc” ve “Signet-2.doc” isimli Msword belgeleri incelendiğinde mahkeme kararı olmaksızın GSM telefonlarının görüşmelerinin takibine imkan sağlayan Signet isimli bir cihazın tanıtım ile ilgili bilgileri içerdiği görülmüştür. “Signet-1.doc” isimli belgenin içeriği;

SIGNET    

Moduler ve kolay taşınabilir yapıda olan Signet laptop’ ın altında yer alır. İçerisine bir adet Simkart yerleştirilerek networku taraması, network sisteminde authonticate olması sağlanır. Dahili bataryaları ile uzun süre dışarıda kullanılabilmektedir.

Signet cihazı çalıştırıldığında ilk olarak kendisini sinyal gücü en yüksek olan baz istasyonunu kaydeder. GSM networkunu dinleyerek baz istasyonlarını tesbit eder ve bunların üzerinden akan trafiği gözetlemeye başlar.

Servis sağlayıcıları, Sinyal tipleri, Sinyal seviyeleri, Sinyal kirlilik oranları, Komşu baz istasyonları, Bölge GSM kodları, TMSI, IMSI verileri, Location update olan GSM cihazları  ve GSM networkunda kullanılan birçok sayısal parametreyi hem grafiksel hem de sayısal olarak kullanıcının bilgisine sunar. Bu bilgiler kullanılarak gerek hedef gerekse network hakkında detaylı bilgi edinmek mümkündür.  

A5.1 için: 

Hedefin yakınlarındaki baz istasyonunda konuşlanılarak telefon numarası TMSI locator bölümünde bulunan pencereye girilerek işlemler başlatılır. Bulunan Kc anında Calculatora gönderilerek şifre kırılması sağlanır hemen arkasından kırılan şifre tekrar Signet’ e dönerek hedefin konuşmaları kaydedilmeye başlanır.A5.2 de bu işlemlere gerek kalmaksızın sistem dinleme yapabilmektedir.

Yaklaşık 1000 adet hedef Signete kaydedilir. Bunlara önem sırası verilerek öncelikli hedef menzil dahilinde telefon kullanmaya başladıgı anda kayıt işlemi yapılmaya başlanır. Aynı anda 3 adet hedef ten biri canlı dinlenirken diğer ikisinin görüşmeleri bilgisayara kaydedilir. Hedefin baz istasyona olan yaklaşık mesafesi ve kullandığı baz istasyonları Signet tarafından kaydedilir. TMSI locator ile 3 Signet kullanıldığı takdirde hedefin koordinatları kesin olarak belirlenir.

“Signet-2.doc” isimli belgenin içeriği;

Dinleme ve takip işleminin yapılabilmesi için hedefin telefon numarasını bilmek yeterli olmaktadır. Ek olarak ''ki'' adı verilen hedefe ait elde edilmesi nerdeyse imkansız olan sim kartda bulunan gizli kod ile çeşitli sayısal kodlara “'IMSI Ki, TMSI gibi” ihtiyaç duyulmaz eğer bu sayısal veriler elimizde ise bunlarda Signet’ in veri tabanına girilmesi sureti ile de dinleme ve takip işlemi yapılabilmektedir.

A5.2 algoritmasını kullanan bölgelerde Signet cihazı Calculator’ a ihtiyaç duymadan şifreleri kendi içerisinde bulunan A5.2 şifreleme algoritmasını kırarak dinleme işlemini yapabilmektedir.

Signet oldukça geniş bir alanda GSM network taraması yapar üzerinde bulunan anteni değiştirilerek network analiz kapasitesi artırılabilir.
e-Deliller ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi

Şüpheli Hakan ŞANLI’ nın şüphelilerden, Mehmet Şener ERUYGUR, Levent Ersöz, Hasan Atilla UĞUR, Ergün POYRAZ ve Emin ŞİRİN ile örgütsel  irtibatlarının bulunduğu.

Şüpheli Hakan ŞANLI’nın Atilla UĞUR’u iş maksatlı olarak Jandarma Genel Komutanlığı’nda katıldığı bazı ihale toplantılarından dolayı tanıdığını, kendisiyle özel görüşmesi olmadığını, iş maksatlı olarak görüşmelerinin olduğunu, beyan etmesine rağmen daha sonra da sık sık görüştükleri tespit edilmiştir. 


İşyerinde yapılan aramalarda, NBC silahlarıyla alakalı olarak birçok bilgi ve belgenin bulunduğu, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN örgütsel dökümanları arasında NBC silahlarını üretip terör örgütlerinin finanse edilmesi ile dokümanların birçok şüpheli de ele geçirildiği anlaşılmıştır. 

Şüphelinin işyerinde yapılan aramada elde edilen (23) rakamıyla numaralandırılan CD içerisinde “Arşiv Projesi isimli Word belgesi içerisinde NİCE TRACK gizli dinlemeyi istihbarata dönüştürme yasal gizli dinleme izleme sistemi tanımı” başlıklı doküman çıktığı ve şüpheli bu konuyla ilgili olarak Emniyet Genel Müdürlüğü’ne ve Türk Silahlı Kuvvetleri’ne bir sunum yaptıkları ve çeşitli yazışmalarının olduğu, ancak daha sonra satışın gerçekleşmediği, bu cihazın İsrail patentli olduğu, Türkiye’de satışının kendisinin şirketinin yapacağını ama bu projenin gerçekleşmediğini, yine aynı şüpheli de elde edilen  (1) adet harici hard disk d1-u2’nin yapılan incelemesinde - signet-1- signet-2 başlıklı dokümanın aynı şekilde devlet birimlerine satılacak olan dinleme cihazının özelliklerini anlatan belgeler olduğu, bununla ilgili sunumun Ankara Emniyet Müdürlüğü’ne, İstihbarat Daire Başkanlığı’na ve Türk Silahlı Kuvvetleri’ne yapıldığı, ancak bu cihazın da satışının gerçekleşmediğini beyan etmiş ise de bu cihazın tamamen illegal dinleme cihazı olduğu şüphelinin bilgisayarında elde edilen verilerden belirlenmiştir. 

MASAK tarafından düzenlenen 06.10.2008 tarihli rapora istinaden,Gelir idaresi Başkanlığınca düzenlenen şüpheli Hakan ŞANLI ‘ın hesaplarında yapılan incelemeler le alakalı olarak düzenlenen 10.11.2008 tarihli  raporun dosyamıza gönderildiği.

2002 yılı itibarıyla MASAK raporunda 154 milyar TL net hasılat, 113 milyar gider gösterildiği, sadece aynı yıl içinde 234.850 ABD dolarının Cambridge Lake ve EMTA USA şirketlerine havale yapıldığı belirtilmiş yine raporda, Turkcell A.Ş'den Hakan ŞANLI'nın hesabına 600 bin dolar para yatırıldığı, şüpheli her ne kadar beyanında Jandarmaya satmış olduğu cihazların resmi kayıtlara intikal ettirilmemesi sebebi ile olduğunu, kendisinin bu satışlara fatura kesmediğini, ancak bunların örtülü ödenek olduğu için bu satışları yaptığını,

Turkcell'den kendisine gönderilen 600.000$(altıyüzbindolar) paranın karşılığında GSM Protokol Analizer bedeli isimli proje sebebiyle paranın yatırıldığını ve Signet isimli programın da tamamen GSM (cep telefonu) dinleme cihazı olduğunu, şu ana kadar kimseye satmadığını, ancak kendisinin bu konuda tatmin edici bilgi veremediğini ve bu cihazın teknik özelliklerini bilmediğini, beyan etmiş ise de;

Şüpheli Hakan ŞANLI ‘nın ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN 2003–2004 yıllarında yapmayı planladığı yürütme organını devirmeye yönelik çalışmalar için ihtiyaç duyulan illegal dinleme cihazlarını Türkiye ye ithal ettiği ve kendisine şüpheli Aytaç YALMAN ve Mehmet Şener ERUYGUR’a ait banka  hesablarından dolar bazında yüklü miktarda para ödendiği. 

Dosyada mevcut Masak raporunda şüphelinin  hesaplarına aktarılan yaklaşık 1500.000 ABD doları civarında paranın kaynağını açıklayamadığı gibi gelir ve gider beyannamelerinin çok üzerinde bulunan bu paralar karşılığında dönemin Jandarma Genel Komutanlığı görevini yapan Mehmet Şener ERUYGUR tarafından alınan malzemeler için fatura alınmadığı, şüpheli Hakan ŞANLI tarafından istinmediği gerekçesiyle bu konuda fatura kesilmediği gibi  herhangi bir çıkış yapılmadığı, ayrıca alınan malzemenin cinsi için şüpheli Hakan ŞANLI her ne kadar uydu takip sistemi sattım dese de, bilgisayarında çıkan Signet-1 isimli kaçak dinleme yapabilecek programların ihale ve demo tanıtımlarının bulunması o tarihlerde Cumhuriyetçi Çalışma Grubu tarafından oluşturulan ÖZEL İSTİHBARAT ARŞİVİ için yapılan dinlemeler için alınan program olabileceği değerlendirilmektedir.

Şüpheli Hakan ŞANLI ‘nın Cumhuriyetçi Çalışma Grubu faaliyetleri çerçevesinde kullanılmak üzere temin ettiği kriptolu telefonların ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyelerince kullanıldığı ve faturalarının şüpheliye ait şirket üzerinden ödendiği, şüphelinin eylemleri diğer şüphelilerle irtibatları da göz önüne alındığında eyleminin yardım ve yataklık konumunu aşmış, devamlılık arz eden eylemler örgüt üyeliği suçunu oluşturmuktudır..

Şüpheli Hakan ŞANLI’nı ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyesi olduğu eylemleri gereğince TCK, 314/2, 3713 S.K. 5.md, TCK. 53, 58/9 ve 63 maddeleri gereğince cezalandırılması gerekmektedir. 

13- Şüpheli Yüksel Dilsiz

a-Savunmaları,

Emniyet Beyanı


Bursa Emniyet Müdürlüğünde alınan ifadesinde susma hakkını kullanmıştır.

Savcılık Beyanı


Bursa Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; İkametinde yapılan aramada elde edilen 10 sayfalık “Orgeneral Şener Eruygur'un Jandarma Genel Komutanı Olduğu 2003 Yılı Eylül Ayı …" ibaresi ile başlayan bilgisayar çıktısı dokümanlar sorulduğunda; dokümanın bilgisayar çıktısı olduğunu, bu dokümanları Balta limanında çalışan Suat isimli polis memurunun 2006-2007 yılları arasında internetten bilgileri derleyip kendisine verdiğini, bu bilgileri kendisine vermesin sebebinin kendisini istihbarat görevlisi olarak bildiğinden verdiğini, 
İkametinde yapılan aramada elde edilen "Gizli İbareli 264. Birim Daire Başkanlığına Başlıklı Kıdemli Üstteğmen Yüksel Dilsiz İsth. Üstg. İmzalı" dokümandaki imzanın kendisine ait olup olmadığı ve bu dokümanının kendisine verilmesinin sebebi sorulduğunda; 264. Birim Daire Başkanlığı isimli bir kurum bulunmadığını, imzanın kendisine ait olduğunu, yazının herhangi bir geçerliliğinin olmadığını, Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Daire Başkanlığına bağlı istihbarat Grup Komutanlığında bulunduğu sırada, görevlilerin kendisini üsteğmen olarak, daha sonra da yüzbaşı olarak bildiklerini, istihbarat Daire Başkanı Levent Ersöz’ ün kendisini bu şekilde tanıttığını, bir problem çıkması durumunda bu yazıyı taşıdığını, üzerinde personel yazılı olan ve fotoğrafının bulunduğu belgede Mustafa KILIÇ isminin yazılı olduğunu, bu kartın daha sonra kendisinden alındığını, yine Finansbank Ankara Ostim Şubesinden 750.000.000.TL limitli kredi kartı verildiğini, bu kart ile harcama yaptığını, dökümlerinin İstihbarat Daire Başkanlığı Grup Komutanlığına geldiğini, borcun oradan ödendiğini, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen "02.02.2000 Tarihinde Niyazi Tohumcu, Alaadin Akdağ, Bekir Yaşa, Zafer Spor" ibaresi ile başlayan dokümandaki imzalar ve dokümanı bulundurma sebebi sorulduğunda; Evrakın ve imzanın kendisine ait olduğunu, 2000 yılında Kilis 1. Hudut Taburunda askerlik yaptığı dönemde İstihbarat Şubesinde çalıştığını, o dönemde kaçakçılarla iş birliği yapan askerlerin tespit edilmesine yönelik yaptığı çalışmanın sonucunda bilgisayarda yazdığı rapor olduğunu, raporun içeriğinde belirttiği O.V’ nin bölük komutanı Üsteğmen Osman VAROL olduğunu, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen “Muharrem Gürel 11.10.1984 Yılında Bursada Doğdum" ile başlayan doküman sorulduğunda; Muharrem GÜREL’ in 2002 yıllarında Heykel Postanesinin yakınında berber dükkanı bulunduğunu, Bursa Jandarma Bölge Komutanlığında İstihbarat elemanı olarak çalıştığı dönemde kardeşi hakkında araştırma yaptıklarını, birkaç defa iş yerine gittiklerinde durumunun kötü olduğunu söyleyerek kendisinden iş bulması için yardımcı olmasını istediğini, bu nedenle öz geçmiş raporunu verdiğini, bu raporu kimseye vermediğini,

İkametinde yapılan aramada elde edilen "Sayın Çavdaroğlu Paşama Saygıyla Arz Edilir” ile başlayan doküman sorulduğunda, dokümandaki imzanın kendisine ait olduğunu,  2005 yılında yazdığını, 11 yaşında Nur cemaatinin içine girip değişik kademelerde bulunduğunu, 2000 yılında askere gittiğini, askerde istihbarat biriminde çalıştığını, 2002 yılında Bursa Jandarmada haber elamanı olarak başladığını, 2002 yılında Bursa da görevli Levent Ersöz’ ün Ankara’ya İstihbarat Daire Başkanı olarak atanmasından sonra kendisinin de Ankara’ya gittiğini, Nur cemaati içersinde kendisine duyulan güvenden dolayı cemaat ile ilgili görevlendirildiğini, toplantılarda kimlik tespiti ve gizli kamera çekimi yaptığını, dönemin milletvekillerinden nur cemaati ile ilişkisi olanları tespit görevi verildiğini, milletvekillerinin bulunduğu ortamlarda çekim yapıp evlerini izlediğini, rapor hazırlayıp Dursun yüzbaşı vasıtasıyla Salih Albay’a verdiğini, bu şekilde 2004 yılına kadar devam ettiğini, o dönemde kendisine verilen kredi kartından İsmail Uzman çavuşun 300.000.000TL para çekildiğini, ancak parayı geri vermediğini, bu nedenle Dursun ve diğer görevliler ile arasının bozulduğunu, bu dokümanı Çavdaroğlu paşaya derdini anlatabilmek için yazdığını, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen "Aşağıda Yazılı Şahısların Hiç Bir Telefonuna Ulaşamadı" ibareli doküman sorulduğunda, bu notların 2005-2006 yılları arasında Balta limanında polis evinde görevli Polis Memuru Mehmet …. Tarafından kendisine verildiğini, kendisini Jandarma istihbarat görevlisi olarak bildiği için telefon dökümlerini ve irtibatlarını çıkartarak kendisine vermesi için verdiğini, bu telefon numaralarından birkaçını Bilecik Jandarma istihbaratında görev yapan Kemal Astsubay’ın tespit edip bozo909@hotmail.com mail adresine gönderdiğini, kendisinin de bilgileri Mehmet’e verdiğini, notta yazan şahıslarla ilgili çalışma yapmadığını, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen "Erhan Tapucu 0212 6313802 İbaresiyle Başlayan Milli İstihbarat Teşkilatı 0352 3383349" ile başlayan doküman sorulduğunda; kendisinin yazdığı bir not olduğunu, Kemal YILDIZ’ ın 1998-1999 yıllarında Ankara da nur cemaati ile ilgili kendisinden bilgi almak için görüşmeye gelen MİT’çi olduğunu, Arif ÖZAYCI’ nın ismi ve telefon numarasını polis Mehmet’in verdiğini, MİT ile ilişkisinin olup olmadığını araştırması için verdiğini, diğer notların yakınlarına ait notlar olduğunu, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen "Saray Güngör Birol" ile başlayan doküman sorulduğunda; Notların Polis Memuru Mehmet tarafından araştırılması için kendisine verildiğini, ancak herhangi bir araştırma yapmadığını, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen "Firma Sahibi Gani Balkan" ile başlayan doküman sorulduğunda; dokümanın polis memuru Mehmet tarafından araştırılması için kendisine verildiğini, bu yazının içeriğinde yer alan şahıslarla ilgili herhangi bir araştırma yapmadığını, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen "Hakim Özçelik Mardin Nüfusuna Kayıtlı" ile başlayan doküman sorulduğunda; Bilgisayar çıktıları ve el yazmalarının Polis memuru Mehmet tarafından araştırması için kendisine verdiğini, ancak herhangi bir araştırma yapmadığını, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen "Darbe Planları Başlıklı" ile başlayan doküman sorulduğunda; bu dokümanı bilgisayarda kendisinin yazdığını, yazmaktaki amacının ise, 2002 yılında Bursa Jandarma Bölge Komutanı Levent Paşa’nın talimatlarıyla yaptığı faaliyetler hakkında bilgi vermek olduğunu, yaptığı faaliyetlerden pişmanlık duyduğundan Başbakanı bilgilendirmek istediğini, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen “Orhan Kollektif Şirketi tarafından tanzim edilmiş ve jandarma genel komutanlığı adına kesilmiş 1 adet fatura” sorulduğunda;  resmi görevle ilgili zaman zaman il dışına çıktıklarında yolda yakıt aldığı makbuz olabileceğini, tam olarak hatırlamadığını, 

El konulan dokümanları hangi amaçla topladığı ve Levent Ersöz ile Ergenekon Silahlı Terör Örgütühakkındaki bilgileri sorulduğunda; 2002 yılında Nur Cemaati ile ilgili bildiklerini Jandarma ile paylaşmak istediğini, Adnan ve Mustafa isimli uzmanla tanışıp Bölge İstihbarat Komutanı olan Albay İsmail ile görüştüğünü, sonrasında ise Levent Ersöz paşayla görüşerek faaliyetlere başladığını, 2006 yılına kadar aktif olarak faaliyetlerine devam ettiğini, bilgisayarında yaptığı faaliyetlerle ilgili notlar olduğunu, daha sonra kullanıldığını hissettiğini, korktuğu için irtibatını koparttığını, eski irtibatlarıyla zaman zaman hala görüştüğünü, 

İkametinde yapılan aramada elde edilen 19/1 İle Numaralandırılan “Mehmet Ali Çelik Adına Çıkarılmış Nüfus Cüzdanı Fotokopisi Ve Arka Sayfasında Yazılı Bu Kişinin 89/1 Tertip Olarak Gidesilmesinin Sağlanmasını Arz Ederim”  yazılı doküman sorulduğunda; nüfus cüzdan fotokopisini kimden aldığını hatırlamadığını, ancak asker ile olan irtibatının bilindiği için verilmiş olabileceğini, dokümanlar arasında çıkan Ferit BOLATKALE’ ye ait pasaport ise süresini uzatmak amacıyla verildiğini beyan etmiştir.

Sorgu beyanı

Bursa 5.Sulh Ceza Mahkemesindeki sorgusunda özetle; 2002 yılında Levent Ersöz ile Bursa Jandarma Bölge komutanlığında faaliyetlere başladığını, Nur cemaatinin yapılanmasını, Nur cemaati ile irtibatı olan siyasi, bürokrat ve iş adamları hakkında cemaate üye olan subaylar, askeri personeller, emniyet personeli hakkında bilgi topladığını, bu çalışmalarda elde ettiği bilgileri İstihbarat Bölge Komutanlığındaki İsmail Albay’a teslim ettiğini, yanında görevli sivil rütbeli personel ile bu toplantılara katılarak gizli kameraya çektiğini, bu çekimler sayesinde toplantılara kimlerin katıldığını tespit ettiğini, 2002 yılında Bursa Bölge Komutanlığında görevli Uzman Adnan ve Mesut üsteğmen ile irtibat kurduğunu, yine astsubay Ceyhun Cevat KARABACAK’ ın da olduğunu, bir süre sonra kendisini Bölge Komutanı Albay İsmail ile görüştürdüklerini, 10 günlük kısa bir çalışma sonrasında Levent Ersöz paşanın kendisiyle görüşmek istediğini, Levent Ersöz ile yaptığı görüşmede "Cemaat seni çok yıpratmış bunun öcünü alacağız" diyerek örgütün yapılanması konusunda araştırma yapmak için kendisine görev verdiğini, rüzgar001 isimli dosya hazırladıklarını, bu dosyanın cemaat yapılanması, siyasi bağlantıları, askeri bağlantı, emniyet bağlantıları ve öğrenci evlerini kapsayan bir çalışma olduğunu, Bursa Jandarma Bölge Komutanlığına bağlı Çanakkale, Kütahya, Bilecik, Yalova ve Balıkesir illerini kapsadığını, hazırladıkları rüzgar0001 araştırma dosyasını elden almak üzere Şener ERUYGUR paşanın Bursa’ya geldiğini, Jandarma tarihinde ilk kez böyle bir çalışma olduğunu söyleyerek kendisini tebrik ettiğini, bir süre sonra Levent Ersöz’ ün yapılan çalışmalardan dolayı istihbarat Daire Başkanlığına atandığını, kendisinin de Levent Ersöz’ ün daveti üzerine Ankara’ya gittiğini, Levent Ersöz’ ün kendisine “"ben buraya seninle yapmış olduğumuz Rüzgar00l sayesinde geldim ve burada daha kapsamlı bir çalışma yapacağız" dediğini, Gürevcinlikdeki İstihbarat Grup Komutanlığında kendisine oda tahsis edildiğini, Ankara’daki çalışmalarının tamamen siyasilere yönelik olduğunu, hatta 2006 yılı 23 Nisanında Hürriyet gazetesinde yayınlanan Mustafa SUNGUR, Ali Yüksel KAVUŞTU ve soyadı ALTUN olan milletvekili ile ilgili görüntüleri kendilerinin çektiklerini, istihbarat da çalışan Başçavuş Bayram GÜLEÇ ile birlikte cemaatin içine sızdıklarını, Yüzbaşı Dursun ÖZKARA’ nın mecliste çalışan biri vasıtasıyla Başbakan ve bütün milletvekillerinin telefon numaralarını, adreslerini ve tüm bilgilerini topladıklarını, Ankara’da bir yıl faaliyette bulunduğunu, bu çalışmalar sonucunda DARBEYE DOĞRU GİDİLDİĞİNİ anladığını, Levent Ersöz’ ün Başbakan’a küfür ederek “İNDİRECEĞİZ BUNLARI” diye söylediğini, Jandarma ile cemaat içindeki pisliklere karşı mücadele etmek için başladığını, ancak kullanıldığını ve devlete zarar geleceğini anladığını, İstihbarat Grup Komutanlığının yanında bulunan Teknik İstihbarat olarak adlandırılan bölümde eylemlere ilişkin faaliyetlerin planladığını, kendisinin görev aldığı bölümün İstihbarat çalışmalarına ilişkin olduğunu, hatta o dönemde Levent Ersöz’ ün Genel Kurmay Başkanı ile arasının iyi olmadığını, Levent Ersöz’ ün dönemin Genel Kurmay Başkanı ile dönemin Bakanları Vecdi GÖNÜL, Abdulkadir AKSU VE Hüseyin ÇELİK’ in cep telefonlarının dinlenmesi için Urfa İl Jandarma Komutanlığı istihbaratına bizzat kendisini göndererek talimat verdiğini, 

Anlatmış olduğu olayı emir eri olan Murat’ın kendisine sonradan anlattığını, faaliyetlerinin Levent Ersöz’ ün İstihbarat Daire Başkanlığı görevinin sonuna kadar devam ettiğini, Levent Ersöz’ ün Bilecik Tugay Komutanlığına atandıktan sonra iki kez davet etmesi üzerine yanına gidip görüştüğünü, Levent Ersöz’ ün emekli olduktan sonra Ankara Atakulede emekli bir binbaşı ile iş yeri açtığını, bir sohbet sırasında Doğan Grubundan biri ile kendisini görüştüreceğini, bu faaliyetlerini “onlarla devam ettireceksin sana kitap yazdıracaklar” dediğini, 

Levent Ersöz Bilecik’e atandıktan sonra istihbarattan ayrılmayı düşündüğünü, bu sırada 0 535 810 05 43 numaralı telefonunu Yusuf isimli bir şahsın arayarak “Doğu PERİNÇEK’ in kendisi ile görüşmek istediğini” söyleyerek Ulusal Kanala çağırdıklarını, Ulusal Kanal Yönetim Kurulu Başkanı Ferhat BOLLUK ile görüştüğünü, kendisine “Jandarma ile yaptığı çalışmaları bildiğini” söylediğini, aynı dönemde Fetullah GÜLEN’ in yanından ayrılan Nurettin VEREN ile çalışma başlattıklarını, Cemaati karalama kampanyası başlatacaklarını, bu konuda kitap yazabileceğini, beraber çalışma yapabileceklerini söylediğini, daha sonra Ferit İLSEVER ve Doğu PERİNÇEK’ in odalarına götürüp ayrı ayrı görüştüklerini, Doğu PERİNÇEK’ in kendisinden aynı konuda çalışma yapmasını istediğini, birkaç gün müsaade istediğini, Yusuf vasıtasıyla kendisini çağırdıklarını, direk Doğu PERİNÇEK’ in yanına götürdüklerini, Doğu PERİNÇEK’ in “Jandarmanın yapamayacağını biz yaparız, bize güven bizimle beraber çalış sırtın yere gelmez, Allahın bir kulu da sana dokunamaz” dediğini, hatta yanında Süleyman DEMİREL ile görüşüp kendisine “Süleyman DEMİREL bile arkamızda” dediğini, kendisini birkaç kez çağırdıklarını, ancak gitmediğini beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

Yüksel Dilsiz’in Bursa ili Yıldırım ilçesi Yavuz Selim Mahallesi Hayretttinoğlu Caddesi Hatip sokak No:18/1 sayılı ikametinde ve üzerinde yapılan aramada;

1- 1/1 den 1/10'a kadar numaralandırılan (10) sayfadan oluşan "Orgeneral Şener ERUYGUR'un" ibaresi ile başlayan ve "onlarda açıklasın" ibaresi ile biten bilgisayar çıktısı doküman,
2- 2/1 olarak numaralandırılan 264. Birim Daire Başkanlığına başlıklı üstünde ve altında GİZLİ ve HİZMETE ÖZEL kaşesi bulunan bilgisayar çıktısı doküman,
3- 3/1 olarak numaralandırılan "02.02.2000 tarihinde Niyazi TOHUMCU" ibaresi ile başlayan "Ayrıca 9 kişide bulunan cep telefonları tesbit edilib (O.V)a bildirildi" ibaresi ile sona eren bilgisayar çıktısı doküman,
4- 4/1 olarak numaralandırılan "Muharrem GÜREL" ibaresi başlıklı, "İkamet ettiğim adres, soğanlı mahallesi tüter sokak no:37 3.kat Muharrem GÜREL" imzasıyla biten bilgisayar çıktısı doküman,
5- 5/1 olarak numaralandırılan "Sayın ÇAVDAROĞLU Paşam'a  saygıyla arz edilir..." başlıklı ve "ne olacağını bende bilmiyorum ama içimdeki kırgınlık beni buna zorluyor sizden de özür diliyorum" ibaresi ile biten ve Yüksel Dilsiz imzalı bilgisayar çıktısı doküman,
6- 6/1 olarak numaralandırılan "Not: aşağıda yazılı şahısların hiçbir telefonuna ulaşamadık" ibaresi ile başlayan ve "Danone zararda diye v.b.asılsız haberleri çıkarıp yaydılar mı" İbaresi ile biten el yazısı doküman
7- 7/1 olarak numaralandırılan "Erhan KAPUCU 0212 631 38 02 " ibaresi ile başlayan "Arif Özaycı Milli İstihbarat Teşkilatı 0352 338 33 49" ibaresi ile biten el yazısı doküman,
8- 8/1 olarak numaralandırılan "Seray Güngör BİROL " ibaresi ile başlayan "yani 19.07.2007 den önce tanışıklıkları varmı görüşme sayısı tarihiylen, bu tarihten önce birbirlerini tanıyorlarımı bilmek istiyoruz. " ibaresi ile biten el yazısı doküman,
9- 9/1 olarak numaralandırılan "Firma sahibi Gani BALKAN yeğeni Salko BALKAN Hisar Turizmin eski sahibi" ibaresi ile başlayan, " Gaziantep Nobel Turizmin sahibi Emekli Halcim Mehmet ÖZÇELİK" ibaresi ile biten bilgisayar çıktısı doküman,
10- 10/1 olarak numaralandırılan "Hakim ÖZÇELİK Mardin nüfusuna kayıtlı Pasaport No: PW993207 malı götüren arabanın başında gidenlerden biri" ibaresi ile başlayan, Gümrük boş olduğu zaman giriyorlar" ibaresi ile biten bilgisayar çıktısı doküman
11- 11/1 olarak numaralandırılan "Feza SESLİ Cep. 0532 550 46 01" ibaresi ile başlayıp "Fezanın Yerini istiyorum.? (Detaylı oyarak) ibaresi ile biten el yazısı doküman,
12- 12/1 olarak numaralandırılan "Vehbi AYDIN: 0532 267 04 05" ibaresi ile başlayan, "şehir ve adres" ibaresi ile biten arka yüzü "Koru Kent yolu" ibaresi ile başlayıp No: 21 /44 Keçiören-Ankara" ibaresi ile biten el yazısı doküman,
13- 13/1 olarak numaralandırılan “müsteşar” ibaresi ile başlayıp, “Cumhuriyet Dönemi” ibaresi ile biten el yazısı doküman,

14- 14/1 olarak numaralandırılan 264. Birim Daire Başkanlığına başlıklı üstünde ve altında GİZLİ ve HİZMETE ÖZEL kaşesi ve el yazısı ile M.İ.T 229 D.Bem.P Yüksel Dilsiz ibaresi bulunan bilgisayar çıktısı doküman,
15- 15/1 olarak numaralandırılan ön yüzünde "Mustafa KURALKAN" ibaresi ile başlayıp, Dedi Apt.Üsküdar-İstanbul" ibaresi ile biten, Arka yüzünde "Müslüm GÜNDÜZ 533 550 25 26" ibaresi ile başlayıp, "M.Sinan /Büyük çekmece İst" ibaresi ile biten el yazısı doküman,
16- 16/1 olarak numaralandırılan "Orhon Kollektif Şirketi" ne ait 543389 seri nolu fatura
17- 17/1 olarak numaralandırılan "ULUSAL KANAL" Genel Müdür Yardımcısı Serhan BOLLUK isimli şahsa ait kartvizit ve üzerinde 0533 395 93 24 nolu telefon numarasının bulunduğu,
18- 18/1 olarak numaralandırılan  "ULUSAL KANAL"  Genel Yayın Yönetmeni Ferit İLSEVER isimli şahsa ait kartvizit
19- 19/1 olarak numaralandırılan evrakın Mehmet Ali ÇELİK isimli sahsa ait nüfus cüzdanının fotokopisinin olduğu anlaşılmış, ayrıca Elazığ Emniyet Müdürlüğünden 11 Ağustos 2003 tarihinde Ferit BOLATKALE isimli şahıs adına tanzim edilmiş, TR-N 906596 seri nolu pasaport,
20- 12 adet CD,

21- 1 adet DELL marka 43-508-738-465 ser nolu Laptop bilgisayar,

22- 2 adet Samsung marka cep telefonu,

23- 1 adet SD-MMC ibareli kart okuyucu,

24- 1 adet Raks marka VHS kaset,

25- 3 adet siyah renkli telefon fihrist defteri,

26-  …. Adet Sony marka videokaset,

27- Bir adet Samsung marka SVR… nolu dijital …ses kayıt cihazı

28- İki adet 9 mm. Çapında MKE yapımı dolu fişek,

29- 1 adet üzerinde sol yanakta VOLTRAN mod.2004 Aras- A4106315 seri numaralı  kurusıkı tabanca, bu tabancaya ait 1 adet şarjör ve 5 adet üzerinde Macafak 9 mm. Yazılı çekirdeklerin içerisinde bilye yerleştirilmiş dolu fişek.

30- 1 adet TOSHİBA marka Y7287400K seri numaralı laptop bilgisayar,

31- 1 adet 4GB Data Traveler yazılı Kingston yazılı flaş bellek,

32- 1 adet dış kapakta Tımarhane yazılı 2 adet film CD'si,

33- 1 adet içerisinde 2 adet film CD si bulunan kapağında Hepsini Vur yazılı Cd kabı, 

34- 1 adet üzerinde Elazığ Sohbet Cuma Çiftliği yazılı CD,

35- 1 adet üzerinde Elazığ 1.2 Cuma Çiftliği Zikir ve Bahçe Görüntüleri Aczi Mendi yazılı Mikro CD, 

36- 1 adet üzerinde Bursa 1 . Zikir Görüntüleri Aczi Mendi 2006 yazdı Mikro CD,

37- 1 adet üzerinde Bursa 2 Zikir Görüntüleri Aczi Mendi 2006 yazılı Mikro CD,
Yüksel Dilsiz’in babası Mehmet Dilsiz’e ait Ulus Mah. Baş Sokak No:2/1 sayılı adreste;


1- 1 adet Crea marka ve arkasında 86172081900596 seri numarası yazılı bilgisayar kasası,


2- 72 adet CD ve DVD,


3- 16 adet VHS Video kaset


EL KONULAN DOKÜMANLARIN YAPILAN İNCELEMESİNDE;  0l numaralı delil evrak içeriğinde, “02.02.2000 Tarihinde Niyazi TOHUMCU Alaaddin AKDAĞ Bekir YAŞA, Zafer SPOR isimli şahısların Van ilinde (02.02.2000) tarihinde birkaç kaçakçı ile şahıs başına 2000 marka anlaşıp kerratla geçiş yaptırdıkları tespit edildi. O.V’ye bildirildi ve onun aracılığı ile (K.E)na bildirildi. (detay)

Bekir YAŞA nın Halil KARA isimli şahıstan sevke ve izine giderken yol masraf parası olarak her zaman para aldığı, ayrıca Bekir YAŞA’nın bir kaç kaçakçıyla sıkı temas halinde olduğu tespit edildi.

Mehmet Baykal isimli 8/4 tertip bir askerin Nihat ŞENPINAR ile teskereden sonra anlaşıp darmık kilolar ara hattından geçiş yaptırılacağı tespit edilip hem(O.V)a bildirildi hem de mani olundu. Köyden elde ettiğim bir muhbir aracılığı ile bazen önce bazen sonra yapılan geçişler hakkında bilgi alında ve(O.V)a bildirildi(detay)

Ayrıca askerlerin bu durum karşısında (sim verilerek) lakayt kaldıkları tespit edilip (O.V)a bildirildi.

Ali AKDAĞ 8/4 saatliden üç kez geçiş yaptırdığı daha sonradan tespit edildi.

Teyfik UÇKKAN saatli köyünden iki şahısla anlaştığı tespit edildi ve geçiş yaptırıp yaptırmadığına dair bilgi alınamadı. 

P.K.K militanlarının kanlı dereden sekiz kişilik bir grupla geçiş yaptığı ve beş kişilik grubunda hazırlık yaptığı tespit edildi.(O.V)a bildirildi(detay) sekiz kişilik grubun içerisinden birde bayan olduğu tespit edilmiştir.

Ender Astsubayın durumu askerler üzerindeki psikolojik baskısı ve hakkında hazırlanıp JİTEM aracılığı ile K.K.K. na gönderilen dosya

Zafer SPOR isimli 79/1 tertip çavuşun bir kaçakçının(büyük olasılıkla kasım isimli)Halil Kara isimli çoban aracılığı ile bir cep telefonu aldığı ve bölük içerisinde kullanıldığı tespit edildi ve daha sonra genel bir arama ile bir astsubay tarafından darmık karakolu mayınlı sahasında cep telefonu bulundu.

Ve o dönemde bölük termalcisi Ramazan Zafer SPORLA olan samimiyeti ve bu samimiyetin bazı şeylere mal olacağı düşünüldü ve(O.V)a bilgi verildi.

Ayrıca 9 kişide bulunan cep telefonları tespit edilip(O.V)a bildirildi” yazdığı,  

02 nolu delil evrak içeriğinde; “Seray Güngör BIROL ve Omer Faruk ERDURCAN’ın kimlik bilgilerini ve telefon numaralarının bulunduğu, 19.07.2007 tarihinden önce telefon görüşmelerinin olup olmadığını, görüşme varsa hangi telefondan görüşme yaptıklarını, görüşme sayılarının ve tarihlerinin tespit edilmesi yönünde çalışmaların” olduğu, 

03 nolu delil evrak içeriğinde; “Mart ve Nisan aylarında Danone çalışanlarından Yener KÜÇUKOĞLU ve Barboros KUÇÜKOĞLU isimli iki kişinin rakip firma yetkileri Tankut TAŞKIN ve İbrahim KAPUSUZ ile görüşerek Danone firmasını zarara uğrattıklarını bundan dolayı rakip iki firma yetkilerinin ne zaman ve ne kadar sıklıkla görüştüklerinin tespit edilerek, şahıslar hakkında bilgi toplama çalışması yaptıkları çalışma sonrasında şahısların hiçbir telefonuna ulaşılamadığı bilgisine vardığı” bu şekilde Yüksel Dilsiz’ in şahıslar hakkında bilgi toplama ve arşivleme yaptığı. 

04 nolu delil evrak içeriğinde; “Milli istihbarat teşkilatı görevlileri ile bazı şahısların telefonlarını kaydederek posta adresleri, telefon adresleri ve Serdar isimli şahısın araç plakasının kayıt ettiği” görüldüğü,

05 nolu delil evrak içeriğinde;  264. Birim Daire Başkanlığına hitaben GİZLİ dereceli olarak Kd. Üstğ. Yüksel Dilsiz İsth. Üstğ.S.K 61  yazılan yazıda “1372/678-K.A.TS/M2-SUN’da kayıtlı A.K nin son durumundan tevellüt eden ve SM ile yapmış olduğu görüşmeler hasebi, hasiyeti, gereği, münasebetince meydana gelen inkıraz teşkil eden tehlikelerin mümanaat gereği bize(teşkilata) yansıyan veçhinin önünü alabilmek ve meydan vermemek için 18M8711 sayılı gizli dosya(T.Ş.M.0234)deki 17-61 Taslağına dayanarak birimden Daire Başkanı K.Y. vasıtası ile Müsteşar Ş.A’dan = =emrinin alınması ve gerektiği halde 1689A.71.86.T.R.A.Z.nin uygulanması emrinin verilmesini ve emrin yazılı metninin İzmir Daire başkanlığına gönderilmesi uygun görülmüştür.Arz edilir” şeklinde şifreli kelimeler kullanıldığı, bu şekilde  gizli yapılanma içersindeki şahısların veya birimlerin arasındaki irtibatın sağlanmak için kullanılan bir mesaj olduğu,

06 nolu delil evrak içeriğinde, GİZLİ dereceli, 264.Birim Daire Başkanlığına hitaben MİT 229.D.Brm.P.Yüksel Dilsiz yazan dokümanda “1372/678-K.A.T.S/M.2-SUN’da kayıtlı A.K nin son durumundan tevellüt eden ve S.M ile yapmış olduğu görüşmeler hasebi, hasiyeti, gereği, münasebetince meydana gelen inkıraz teşkil eden tehlikelerin mümanaat gereği bize(teşkilata) yansıyan veçhinin önünü alabilmek ve meydan vermemek için 18M8711 sayılı gizli dosya(T.Ş.M.0234)deki 17-6 1 Taslağına dayanarak birimden Daire Başkanı K.Y. vasıtası ile Müsteşar Ş.A’dan = =emrinin alınması ve gerektiği halde 1689.A.71.86.T.R.A.Z.nin uygulanması emrinin verilmesini ve emrin yazılı metninin İzmir Daire başkanlığına gönderilmesi uygun görülmüştür. Arz edilir” şeklinde şifreli kelimeler kullanıldığı, bu şekilde gizli yapılanma içersindeki şahısların veya birimlerin arasındaki irtibatın sağlanmak için kullanılan bir mesaj olduğu,

07 nolu delil evrak içeriğinde, “Hisar Turizmin eski sahibi Gani BALKAN ve yeğeni Salko BALKAN hakkında araştırma yaparak uyuşturucu nakliyatı işi yaptıklarını ve bu sevkiyatların nereden ve nasıl yapıldığını öğrenerek adreslerin tespit edilmesi” yine Gaziantep Nobel Turizmin sahibinin emekli hâkim Mehmet ÖZÇELİK olduğu bilgisinin yazdığı, 

08-Yuksel Dilsiz’in Sayın Başbakan’a hitaben yazdığı iki sayfalık mektupta; Kendisinin Bursa ilinde bulunduğu zaman içerisinde Jandarma’da çalışan istihbarat görevlileri ile temas kurmasından sonra dönemin Bursa İstihbarat Komutanı Levent Ersöz’e kadar ulaştığı, ilerleyen zaman içerisinde Levent ERSOZ’ün vermiş olduğu emir ve talimatları uyguladığı, Yüksel Dilsiz’in hayatının uzun bir bölümünü cemaat içerisinde geçirmesinden dolayı Jandarma İstihbarat görevlileri tarafından irticai faaliyetler konularında kullanıldığını ve RÜZGAR 001 adlı bir dosya hazırladıklarını, bununla ilgili olarak Orgeneral Şener ERUYGUR’un Bursa iline geldiğinde Levent Ersöz’le bu kadar yakın ilişki içerisinde olmasından dolayı Şener Paşa ile bizzat görüşerek konuştuğunu Levent ERSOZ ‘ün Ankara’ya atanmasından sonra kendisini Ankara’ya davet ettiğini ve oraya giderek yaptıkları görüşmede; Bursa ilinde hazırladıkları dosyadan dolayı Levent Ersöz’ün mükafatlandırılarak Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Komutanı olarak atandığını ve Yüksel Dilsiz’in burada kendisi ile beraber çalışmasını istediğini söyleyerek Ankara Güvercinlik’te bulunan İstihbarat Grup Komutanlığında Yüksel DİLSIZ’e oda tahsis edilerek çalışmaya başladığını bu çalışmalar neticesinde onlara göre artık darbe yapmaya hiç bir mani kalmadığını oradaki görevlilerin söylediğini, … Ankara da kaldığı süre içerisinde Jandarma Genel Komutanlığında yapılan tüm çalışma ve faaliyetlerden bilgi sahibi olduğunu elinde bulunan bu belge ve bilgilerin başka birilerinin eline geçmesi yada kendisinin başkalarına bunu söylemesi durumunda hayati tehlikesinin olacağını ve Jandarmadaki bu görevliler tarafından öldürülebileceğin yazdığı,

09 nolu delil evrak içeriğinde, “Feza SESLİ isimli şahsın kimlik bilgilerini, SSK ve Vergi kayıtlarını elde ederek, şahsın eşinin telefon numarasını bularak ve bu numaranın açık olduğunu ayrıca babasıyla görüştüğünü tespit ederek şahsın ev adresi, olabileceği yerlerin detaylı olarak araştırılması yönünde çalışmalar yaptığı” doküman olduğu, 

10 nolu delil evrak içeriğinde, “Hakim ÖZÇELİK Mardin nüfusuna kayıtlı. Pasaport no PW993207 malı götüren arabanın başında gidenlerden biri. Tel 0533 665 4225. Romanya tel 0040 728 613 717. Romanya da Sedat BALKAN ile devamlı görüşen şahıs. Ayrıca alıcı organizatör Sedat BALKAN Romanya da ki tüm işleri organize eden yetkili tel no 533 280 83 83 Romanya tel 0040 729 447 065 devamlı İstanbul ile irtibatlı Romanya da duruyor. Sürekli telefon bağlantıları ile işleri takip etmektedir. Romanya ve Polonya arası yapılan sevkıyatların baş takipçisi.

ŞOFÖRLER:

1. Şoför Taylan devamlı ve önemli taşıyıcı devamlı dolu gidiyor. 403 Mercedes Romanya plakalı CT 65 VRD.

2. Şoför Erdal A.L önemli taşıyıcılardan 0537 …. Romanya tel 0040 752 873 338

3. Şoför Erdal E.. en iyi adamlarından biri 0532 706… Romanya tel 0040 728 722 248

4. Şoför Birol TAKİÇ genelde Kırklareli’nden araca biniyor ve dolu biniyor. Ve bu şahısların kullandığı araçlar genelde diğer araçlarla birlikte gümrüğe girmiyorlar. Gümrük boş olduğu zaman giriyorlar” yazdığı, bu durumun Romanya’ya yapılacak bir sevkıyat işi ile ilgili olarak, şahıs isimlerini tespit ederek şahısların kullanmış olduğu araç plakaları ve pasaport bilgilerine ulaştığı, sevkıyatı yapacak şahısların kullandıkları telefonları ile araçları kullanacak olan şoförler hakkında detaylı araştırmalar yaparak sevkıyat sırasında araçların gümrüğe girmediği bilgisiyle ilgisinin olabileceği, 

11 nolu delil evrak içeriğinde, “Mehmet Ali ÇELİK/Erzurum Tekman Çukuryayla nüfusuna kayıtlı Abdulkadir ve Besra oğlu Tekman 1989 doğumlu şahsa ait kimlik fotokopisi ve şahsa ait el yazısı ile yazılmış bir sayfalık yazı olduğu, not olarak, Bu kişinin 89/1 tertip olarak gidebilmesinin sağlanmasını arz ederim” şeklinde yazdığı, 

12 nolu delil evrak içeriğinde, “MIT hakkında yaptığı araştırmalar neticesinde teşkilatın kuruluş şeması, teşkilat içerisindeki birimler ile başkanlıklar ve temsilciliklerin krokisini el yazısı ile şema üzerinde hazırlayarak bilgi sahibi olmaya çalıştığı” yazan doküman olduğu, 

13 nolu delil evrak içeriğinde, “MUHARREM G. İsimli kişinin özgeçmiş raporu olduğu.

14 nolu delil evrak içeriğinde, “Sentim Bilgisayar isimli iş yerinin adresini yazmış olduğu evrak üzerinde Abidin K. ve Mustafa K. isimli şahısların adresleri ile telefon numaralarının bulunduğu bu şahıslar ile adı geçen iş yeri hakkında bilgi toplamaya ve topladığı bilgileri arşivlemeye çalıştığı” ile ilgili doküman olduğu, 

15 nolu delil evrak içeriğinde, “Orhan Kolektif şirketi tarafından Jandarma Genel Komutanlığı Ankara adına düzenlenmiş 543389 sıra nolu 24.08.200_ saat: 1 1.24 tarihli 52.25 YTL tutarındaki fatura”  olduğu doküman,

16 nolu delil evrak içeriğinde, Yüksel Dilsiz tarafından Çavdaroğlu Paşa’ya hitaben yazmış olduğu bir sayfalık bilgisayar çıktısı mektup da “Kendisinin Üç yıldır Jandarma teşkilatında haber elamanı olarak çalıştığını bu işe ilk kez Bursa Jandarma İstihbarat Bölge Komutanı Levent Ersöz zamanında Bursa’da başladığını burada iken bir çok ile göreve gittiğini ve RÜZGAR 001 adh bir dosya hazırladıklarını, Levent Ersöz’ün Ankara’da Jandarma İstihbarat Komutanı olduğu dönemde de Ankara ilinde Grup Komutanlığın da haber elemanı olarak çalışmaya devam ettiğini bazı nedenlerden dolayı kendisinin teşkilattan ayrıldığını bazı görevlilerin daha sonra tekrar aradığını ancak şu ana kadar gitmediğini, Hizbullah ve bunun gibi bir çok örgütü deşifre edebileceğini ayrıca cemaatlere duyduğu nefret ateşinden dolayı onlarla irtibata geçerek haklarında çalışmalar ve arşivlemeler yaptığını, Müslüm GÜNDÜZ’ün sağ kolu konumunda olduğunu, onun iki yıllık tüm konuşmaların hatta hard diskinin de kendisinde olduğunu tüm bu bilgilerin Jandarma tarafından değerlendirilmesini istediğini, Bakanların ve milletvekillerinin kapısında nasıl çekim ve fotoğraflama yaptıklarını, 23 Nisan 2006 yılında Hürriyet gazetesinde yayınlanan milletvekillerinin resimlerini de kendilerinin çektiğini, hakkında bilgi topladığı ve fişlediği kişilerin bilgilerinin olduğunu, Ancak kendisinin yaptığı bu hizmetlerin karşılığını alamamasından dolayı bu çalışmaları ve bilgileri deşifre etmeyi düşündüğünü söylediği” yazan doküman olduğu, 

17 nolu delil evrak içeriğinde “Ulusal Kanal Serhan BOLLUK’a ait (Genel Müdür Yardımcısı) açık adres, email adresi ve el yazısı ile yazılmış cep telefonu numarası ile Ulusal Kanal Ferit İLSEVER’e ait (Genel yayın yönetmeni) açık adres, email ve telefonların yazılı olduğu” kartvizitlerin bulunduğu, 

18 nolu delil evrak içeriğinde, “ÖR-TİM TEKSTİL yetkilisi veya sahibi olan Vehbi A. isimli şahıs hakkında bilgi toplayarak, şahsın kullanmış olduğu cep telefonun numarasını bulduğunu, telefonun açık olduğunu ve bu telefondan konuşma yaptığını tespit ederek adı geçen şahsın ev adresini ve telefon sinyalinin nereden geldiğinin tespit edilmesi yönünde” çalışma yaptığına dair doküman,

19 nolu delil evrak içeriğinde,  “Yüksel Dilsiz’ in kendisine ait özgeçmişinin olduğu, özgeçmişinden sonra ise; 

REFERANSLARIM

1-Tuğ.Gn.Levent Ersöz

2-Bursa Böl.İsh.Kom.Albay İsmail

3-Ramazan ŞAVDAR

4-Kütahya Adil başçavuş

Mustafa Uzman Çavuş

YAPTIKLARIM

1-Türkiye genelinde bulunan Cemaat gruplarının merkezi yerleri ve adres listesi

2-Bursa ili İstanbul, Balıkesir, Kütahya illerine ait cemaatin isim listeleri

3-Askeri Personellerden oluşan bazı isimler

4-Siyasi çevrede bulunan Bakan ve Milletvekilleri, cemaatle olan bağlantıları

DÖNEM MİLLETVEKİLLERİ

Milletvekillerinin isimleri ve dini olarak bağlantılarının kişisel veri olarak kaydedildiği.

20 nolu delil evrak içeriğinde, “13 Şubat ibareleri bulunan ajanda sayfasında karalama şeklinde el yazısı ile yazılmış yedi satırlık not halinde yazı mevcut olup yazının okunamamasından dolayı içeriğinin anlaşılamadığı, 

21 nolu delil evrak iceriğınde “15 Şubat ibareleri bulunan ajanda sayfasında el yazısı ile yazılmış;

A. D. Ş. E.S. K. ve Sinan isimli şahıslara ait olduğu değerlendirilen adresler, telefon numaraları ve kimlik bilgilerinin olduğu” doküman, 

22 nolu delil evrak içeriğinde  “Askeri personeller, terör, Sarızeybek ile Tuğgeneral Levent Ersöz arasında geçen olayının anlatıldığı, Veli Küçük’ün Doğu ve Güney doğu Anadolu bölgesinde yapmış olduğu faaliyetlerin anlatıldığı, yazının devamında Ayışığı isimli darbe çalışmasıyla Levent Ersöz’ün Ankara’da İstihbarat Daire Başkanlığı yaptığı dönemde, ülke genelinde kimler hakkında usulsüz olarak yaptırdığı teknik takip çalışmalarından bahsedildiği” doküman olduğu, 

Şüpheli Yüksel Dilsiz’den elde edilen siyah renkli ajandanın incelenmesinde; 

01. sayfasında Kendisinin İzmir ilinde Eyüp isimli şahsın yanında olduğunu ve Cemaat içerisinde ki şahıs ve kendisini sorguladığı el yazısı ile yazılmış notun bulunduğu,

02. sayfadan -16 sayfaya kadar olan bölümde,  El yazısı ile şahıs ve yer isimleri yazılmış ve karşısında telefon numaraları olan ve plaka ve şahıslar hakkında kısa notlar tutulduğu, Bunlardan İÇJŞ-3 12-42572l4,M.Dirinci=537265 1306, Nureddin ısp5327995839 Beşevler4s 18626 Konsolosluk 2123932121-2515030-2515289 (Hollanda Başkonsolosluğuna ait olduğu) “, Yavuz Astsubay Gelibolu Muhabere ,KD Yzb Ahmet 1 .Astsubay” gibi ııotlar tuttuğu yer isimleri ile kayıt ettiği telefon numaralarının şahıslar adına çıktığı ancak bulunduğu yerler itibariyle notun tutulduğu şahıslar hakkında elde edilen bilgilerin kaydedildiği,

18.sayfada el yazısı ile “Selman BATTAL Astsubay Ankara Çubuk Hava Savunma, Ankara Emek’teki Mehmet KURDOĞLUNA ait yerlerde sohbetlere katılan astsubaylar” biri Kütahyalı ışıklar Bursa Askeri Lise mezunu (Binbaşı Habib ö… zamanında)” yazdığı, bu şekilde kamu görevlileri hakkında bilgi toplayarak kayıt tuttuğu,

20.SAYFADA el yazısı ile “Adem BİLGİN Demetevler 12 cad. Demsa Blokları A Blok Kat.2. Çevik Kuvvet Personeliyle istihbarat Birimlerindeki memurlarla ilgilenen yetkili- Sohbetler. 12.ead. Binnur Apartmanında yapılıyor” şeklinde not olduğu, bu şekilde kamu görevlileri hakkında bilgi toplayarak kayıt tuttuğu,

22.SAYFADA el yazısı ile “Suç Örgütü Lideri Sedat PEKER’in adamları ve bunları takip eden birim ve görevliyi” not ettiği,

26.SAYFADA el yazısı ile “Kilise ve Rahipler hakkında ‘Türk Dünyası Prespiteryan Kiliseleri Rulıani Kurul Başkanı Turgay ÜÇAL- Rahip 4584022- Santora 2456412 gibi isimlerin” yer aldığı,

28.SAYFADA el yazısı ile Kilise ve Rahipler hakkında “Bursa Protestan Kiliseleri Feraizci sok Duran Apt. No:9 Kat 2 Daire 6 -2245249 notlar ve Erkan MUMCU’ nun imzaladığı ve açılan yer” yazdığı,

30.SAYFADA el yazısı ile; “Recep Tayip ERDOĞAN, Abdul Kadir AKSU, Vecdi GÖNÜL “ isimlerinin not edildiği, Ayrıca Ruşen PINARBAŞI mali Melis sok 30/14 Sincan ve Feyzi ALLAHVERDİ 5052127645” notlarını kayıt eden Ergenekon Silahlı Terör ÖrgütüÜyesi Yüksel Dilsiz’ in Darbeye yönelik eylemler için Hükümette görevli Başbakan ve Bakanların isimlerini kayıt ettiğinin anlaşıldığı,

32, 34, 36, 40 ve 42. sayfalarda el yazısı ile Kütahya başlığı altında Dershaneler, İlçeler ve Şahıs Ayarlama notu, 34.sayfada Çanakkale başlığı altında Askeri personel isim görev yerleri kaldığı yerler, vakıf ve yurtlar hakkında bilgilerin bulunduğu,

44.SAYFADA el yazısı ile “İnşaat Tb. Yavuz Astsubay Gelibolu(Bingöllü) Kd. Yüzbaşı Ahmet(Muhabere), Gelibolu İlçe Merkez Kurdoğluna ait 7 Astsubay ve Rahmi Astsubay Gökçeada notalarından sonra “siyasi camiasının geniş faaliyetleri ve m.s. ile görüşme tarihleri-Almancadan gelen heyet hakkında geniş malumat alınması-daha önce verilen isimler üzerinde geniş bilgi ve detay elde edilip dosya haline getirilmesi” s.k-t.r.a.z i372.1678.k.a.t.s pm.2.sun. şifreleri yazılarak Siyasetçiler, Ülkemize gelen heyet ve tüm isimler hakkında geniş araştırma yapılarak dosya oluşturulması gerektiğini not edildiği,

46. ve 50. Sayfalarda el yazısı ile (Nerede ne zaman kiminle görüştükleri ve muhteviyatı) notunu kayıt ettiği, 50.Sayfada; İstanbul-Numan KURTULUŞ- Atıf ÖZBEY SP.Özel Kalem-Faruk ÇELIK -Kader bizi bir gün aynı yerde buluşturacak buda çok yakın bir zamanda olacak B.ARINÇ-Melih GOKÇEK Aytaç DURAK-Rıfat HISARCIKLIOGLU” notlarını düşen Ergenekon Silahlı Terör ÖrgütüÜyesi Yüksel Dilsiz’ in Darbeye zemin hazırlama girişiminde bulunmak için Hükümette Kamu hizmetlerinde, Ekonomide çalışan herkesin takip edilmesini görüşmelerini ve içeriklerinin takip edilmesi gerektiğini el yazısı ile açık olarak not ettiği,

52.ve 54 Sayfada el yazısı ile “Anakaradan Kiliseye giden Baş komiser Binali Bey” notunu 54.Sayfada ıse; mustafa KURALKAN’nın aldığı 2.Daire-İstanbul İl Sağlık Müdürü-4 Milletvekilinin istifası-Adalet Bakanı Cemil ÇİÇEK- notlarını düşen Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Devletin bütün birimlerinde çalışan ve Kamu görevi yapan herkesin çalıştığı yer ile mevkisini takip ettiği ve not ettiği, 

62. 64. ve 66. Sayfalarda el yazısı ile “F.H. K. (Avukat)-Adıyaman D. K.nun oğlu Adıyaman il Sorumluları arasında Mütevelli heyeti, C. T.(Diyarbakır), M.r G.(Erzurum), R. A.(Erzurum), F.. G.(Hatay)Hizmetvakfı Müdürdü, M. B.(Kocaeli) k.İli Eğitim Kültür Vakfı, Ahmet B. A..(Konya)Birlik Vakfi(Sorumlusu) M. E.(Mersin)Sorumlusu ve 66. Saybıda Askeriyede görevli personelin isimleri ve görev yerleri ile bir adresin “- notlarını düşen şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Devletin bütün birimlerinde çalışan ve Kamu görevi yapan herkesin çalıştığı yer ile mevkisini takip ettiği ve not ettiği, 

68. sayfada el yazısı ile “Dosyam SK.61 SUN.T.R.A.Z. ve tam olarak okunmayan not ile Yağız AKSÖZ” yazdığı, bu şekilde Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in ifadesinde de belirttiği gibi Darbeye zemin hazırlamak için birlikte hareket ettiği Terör örgütü üyelerine sunmak üzere hazırladığı dosya hakkında kendisine verilen önceden belirlenmiş şifreler kullandığı, 

70. Sayfada el yazısı ile Orhan S. Yarbay İst/l-harbiye Müzesi İstihkâm (İnşaat Tek) Volkan Yzb.535…12, Sami K. Ast. 5354…09 ve telefon numarası isim ve Askeri personel isim görev yerleri hakkında bilgilerin kayıtlı olduğu, 

74.ve 76. Sayfalarda el yazısı ile Abdurrahman Aras’a uğranacak,

1)Medya meselesi,

2)Infal edilenlerden birine indiren birim kitap meselesi mevzusu yazdırılacak,

3)M.s... büyütüp d bomba patlatılacak,

4)Türkiye genelinde tekrar kaos yaratılacak

5)A:Araş cemaati ileri gelenleriyle görüşüp bu mecal ya halledilecek

6)Salim bir hayat tarzı gündeme konulacak

7)Mustafa SUNGUR F.Hoca bağlantısı gündeme getirilecek

8)Cemaat bölünmesi medyaya Aktarılacak)

9)Mağdurlar medyaya verilip gündemde tutulacak

10)Cemaatin bu hali iktidara hamledilecek

11)Suffa bertaraf edilecek notlarını düşen Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Örgüt üyelerince kendisine eylemler bazında verilen görevleri madde madde sıraladığı bu eylemler ile mevcut Hükümeti sorumlu tutarak darbeye zemin hazırlama planlarının açık olarak maddeler halinde Not edildiği,

78.ve 80. Sayfalarda el yazısı ile Mustafa Karaman 

1)Mustafa SUNGUR ile görüşmesi

2)Cemaatin sağ kolu olan A..) piyimin sahibi (M. K.) aldırılacak yer hakkında malumat toplanması

3)Tamer GODE’den malumat alıp malumat yollanacak

4)Cemaatin ileri gelenleriyle toplanıp 200 hakkında tebligat yapması ve Mustafa SUNGUR malumat verilmesi

Mustafa K.. ..ile görüşelim

5)İleri gelen esnaf K. ...görüşmeler sağlansın

6)1.. ..Bey ağabey ile randevu alıp görüşelim

7)Cemaate iki hasım tesis edilmesi

8)Yeni Asya ile görüşmeler başlatılması

9)F.Hocanın tutumunun tekrar gündeme getirilmesi 

I0)Cemaat ilişkilerin tam notlarını düşen şüpheli Yüksel Dilsiz’ in örgüt üyelerince kendisine eylemler bazında verilen görevleri madde madde sıraladığı bu eylemler ile mevcut Hükümeti sorumlu tutarak darbeye zemin hazırlama planları açık olarak maddeler halinde not edildiği, 

82.ve 83. Sayfalarda el yazısı ile Cemaat İktidarı 1)Cemaate mensup muhtelif kesimlerin ve bölümleri medyaya sızdırılacak 484.223.1177-Siirt İl Jandarma Siirt İl Jandarmaya yollanan Rüzgar adlı dosyanın içeriği detayını alınıp tekrar İl Jandarmaya yollanacak notlarını düşen Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Örgüt Üyelerince kendisine eylemler bazında verilen görevleri madde madde sıraladığı bu eylemler ile mevcut Hükümeti sorumlu tutarak darbeye zemin hazırlama planlarının açık olarak maddeler halinde not edildiği Ayrıca örgüt üyesinin ikametinde yapılan aramada elde edilen ve internetten indirildiği anlaşılan gazete yazısında örgüt Üyelerince Hükümette görevli Bakanların telefonlarının tespiti ve dinlenmesine yönelik çalışmalar ile ilgili bir dosya oluşturulduğu ve Siirt İl Jandarma Alay Komutanlığına gönderildiği konusu ile alakalı olarak notları kayıt ettiği, 

86.ve 88 Sayfalarda el yazısı ile Mustafa KURAL dosyaya eklenecek “Cevizli detayı ile öğrenilip bildirilecek”(gün.Ay.yıl) Mustafa KURAL ile müspet dosya görüşülecek. Kadir de kaset tevdi edilip M.S.ile görüşmelere başlanacak Aya....notlarını düşen Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Örgüt tarafından alınan eylem kararları doğrultusunda yapılacak işleri not ettiği,

92.ve 93. Sayfalarda el yazısı ile; “Memduh K. 88 doğumlu Baba Adı=Davut Mesir mah. Ebru sok. No/9/1 Manisa ev tel:2362333117 ve Mustafa ÜNVERJJİ Terminalde ast” T.Ziyaeddin AKBULUT, A.YÜKSEL kavuştu, Hacı BİNER, Muzaffer GÜLYURT gibi notları düşen Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Örgüt tarafından alınan eylem kararları doğrultusunda yapılacak işleri ve Bazı yerlerde görevli kamu görevlileri ve Siyasette görev alan kişilerin bilgilerini not ettikleri anlaşılmaktadır.

96. Sayfada el yazısı ile; Erol AD Çanakkale 116 Janr-Bursa il Jandarma Kolme istihbarat  OZPAZMMM.SK.86P-XXOO86MMM.XP86.86 notlarını düşen Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in ifadesinde beyan ettiği ve irtibatlı olduğu birlikte hareket ettiği eski Bursa Jandarma Alay Komutanlığında görevli Örgüt üyesi Albay Erol Ersöz ile ilgili notlar ve kendi aralarında belirledikleri şifreleri not ettiği, 

97. 98. 99 ve 100. Sayfalarda el yazısı ile Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Serkan ZÜMBÜL 40+. İlker.2.İ+Mehmet.2 gibi birçok Kişi isimleri ve karşılarında sayılar yazdığı notları olduğu, 

102. ve 104. Sayfalarda el yazısı ile “Suat Gürbüz —paşa-5364857149, Murat Yavuz, Osman Ferahlıer, Gökhan BULUT, Semih EKİN, Tamer YAŞAR, Mollarap malı. Sezgin sok. Şirinler parkında Tugay DİKMEN notları ile, 104. sayfada; Ekrem TANRIKUT, Ali ŞAHİN, Nuri TURAN P.Memurları 18/8791.T.R.A.Z-SUN Bedreddin DALAN, Cavit ÇAĞLAR notları düşen şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Örgüt tarafından alınan eylem kararları doğrultusunda yapılacak işleri ve Bazı yerlerde görevli kamu görevlileri ve Siyasette görev alan kişilerin bilgilerini not ettiği,

110. Sayfada el yazısı ile 1)Tekirdağ vali yardımcısı, 2)Konuşma metni=Toktamış, 3)Murat AKSU=Antalya, 4)Rusya Maliye Bakanı, 5)Sudan Büyüke1çilii ile Hikmet BUCAK, 6)Murat AKSU. Detine işleri, 7) Adayların dosyaları. Demetevlerde emeldi bir asker. Saat 22.30 civarı notlarının düşen Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Örgüt tarafından alınan eylem kararları doğrultusunda yapılacak işleri ve Bazı yerlerde görevli kamu görevlileri ve Siyasette görev alan kişiler ile Ülkemizde bulunan Yabancı devletlerin Büyükelçilikleri ve Siyasetçileri hakkında dahi bilgileri not ettiği, 

128. Sayfada el yazısı ile Edirne Vali Yardımcısı iki sene önce eşi Devlet Hastanesinde Başhekim Hasan=Ali ERBAŞ: İskender AMAÇ Ermeni asıllı Üsküdar da oturur Dişçi ofisi var, Ihlamur Kaya Seyrantepede, O. Kır Kâğıthane, Ömer Kır Kağıthane Belediyesinde görevli Gönen/Balcıdede Köyü notlarını düşen Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Örgüt tarafından alınan eylem kararları doğrultusunda yapılacak işleri ve Bazı yerlerde görevli kamu görevlileri ve kişilerin uyrukları gibi tüm bilgilerini kayıt ettikleri, 

140. 141. ve 142 Sayfalarda el yazısı ile Fehmi KORU, Ahmet AKAN, Ergun BABAHAN, Mehmet Altan, Ali BAYRAM isimleri not edilerek isimlerin altında 141. 142 sayfalarda dahil tam olarak okunamayan bir notun da yazıldığı Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in örgüt tarafından alınan eylem kararları doğrultusunda Ulusal Basında Yazan kişiler hakkında notları kayıt ettiği,

145. sayfada el yazısı ile “Emin YILDIRIM 13.11.89 Rahmanlar mah Kartal 216.3067487 Baba Mehmet Muhamet Emin Yıldırım TC.17776994730” notu ile kişilerin tüm bilgilerini kayıt ettiği, 

147. 151. ve 153 Sayfalarda el yazısı ile; Rıza ÖZTÜRK 538.2083115 T.R.A.Z SUN S1C61- 212 İbrahim Doğan Silahlı Ku —Polat.5323674137 151 Sayfada; T.r.s.816897 M.S.N.T.R.Z, 153 SAYFADA; 5323217248 Z.K.A.T.SUN SK.61 T.R.A.Z Ece Özbek 544.8030303 notları Örgüt Üyesi Yüksel Dilsiz Örgüt tarafından kendisine verilen şifre ile birlikte kişilerin bilgilerini kayıt ettiği, 

167. sayfada el yazısı ile Doğan GÜREŞ, Hüseyin KIVRIKOĞLU, Hrant DİNK, B.... G Aydın DOĞAN, Eski Hava Kuvvetleri Komutanı, Veli Küçük, K ve =R. notlarını yazan Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Örgütün Eylemlerine yönelik yaptığı çalışmalar içerisinde Genelkurmay Başkanlığı yapanlar, Öldürülen Gazeteci, Kuvvet Komutanları, İşadamları ve Ergenekon Silahlı Terör ÖrgütüÜyelerinin isimleri ile birlikte not edildiği.

169.Sayfada el yazısı ile 5000 Adnan yol, 40.000 Adnan Çanakkale, 50.000 İsmail Albay harçlık, 10.000 Ogün yol harçlık gibi 24 kalem Adnan-İsmail Albay ve Ogün isimli şahıslara verilen para miktarı ile nedeninin kayıt edildiği not olduğu, 

170. 489. Sayfalarda el yazısı ile Şahıslar, çalıştığı yer. İkamet adresleri. Telefon numaraları, e-mail adresleri gibi bilgileri not ettiği, 

190. 191. Sayfalarda el yazısı ile “Baltalimanı Polisevi 5357145297 ev3274616=, Mehmet YILDIRIM 2165328941 Suger, Hasan İzmir 17 5053075785 (Kayseri) Emre 17.Ankara 5556519155 Ustad (Isa) Methi Milletvekilleri İbrahim Nur Yurtdışı çocuk” notlarını yazan Ergenekon Silahlı Terör ÖrgütüÜyesi Yüksel DİLSIZ’ in Örgütün Eylemlerine yönelik yaptığı çalışmalar içerisinde Kamu görevlileri hakkında bilgi topladığı bazı şahıslara sıfat vererek not ettiği, 

192. 193. 194. ve 195. Sayfalarda el yazısı ile, Hamdi ÇİÇEK Haber Muhabiri, Cem SAÇAR 5059250337, Uğur KIVRAK Ayşekadı hamamı mah.5052253092, atv 2123369409-8832825, Özel Harp 312.2771895, Terörle Mücadele 3124199040, notlarını yazan Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Ulusal basın TV kanalları, Askeri Daire ve Emniyet Terör Şubesinin telefonlarını not ettiği, 

Şüpheli Yüksel Dilsiz’ den el konulan CD’lerin yapılan incelemesinde;

0l numara ile numaralandırılan CD içeriğinde, Gündüz vakti yaya yürüyüşüne açık olan bir yerde bankta oturan bir şahısla kamera ile gizli çekim yapan bir şahsın yaptığı görüşmede; “Gizli çekim yapan şahısların iki kişi olduğu bankta oturan şahsa hangi okulda okuduğunu, memleketinin neresinin olduğunu, evde kaç kişinin kaldıklarını ve bir süre sohbet ettikten sonra bir parka geçerek burada oturarak görüştükten sonra çekim yapan şahıslar diğer şahıslar ile bir araca binerek bulundukları yerden ayrılarak bir binaya gittikleri burada onları karşılayan şahısların olduğu ve hep birlikte bina içerisine girdikleri burada kendisini Engin olarak tanıtan bir şahısla yaptıkları görüşmede ise, yakını olan bir öğrencinin Vakıf olarak faaliyet gösteren burada kalması için buranın ekonomik şartları ile kaldığı süre içerisinde herhangi bir sakıncanın olup olmayacağı konusunda görüştükleri sonrasında oda içerisine birkaç kişinin daha gelerek aralarında geçen görüşmede nur cemaati ve risale nur hakkında fikir alış verişi ve bilgi verildiği” Gizli çekim devamında grup halinde bulunan gençlere hitaben konuşan bir şahsın Said Nursi ve onun eseri hakkında gençlere bilgi vererek temin etmek isteyenlere yapılacak kolaylıklardan bahsettiği ve başka bir toplantı halinde gruba öncülük eden bir şahıs etrafında toplanan şahıslara dini konularda bilgiler verilerek toplantının sona ermiş olduğu,

02 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, duvarları beyaz boyalı bir oda içerisinde Yüksel Dilsiz’in kendisinin düzenek kurduğu ve kendi oturuş pozisyonlarına göre ayar yaptığı kamera karşısına geçerek yaptığı görüntülü ve sesli kayıtta; Mustafa SUNGUR ve cemaati hakkında bazı tehdit ve şantajların bulunduğu CD olduğu görülmüştür.

03 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, Geceleyin kamera çekimi ile yapılan ve duvarları tuğladan yapılmış eski bir barakadan ibaret olan bir yerde kalabalık halde bulunan gruptaki şahısların ve yaşı küçük çocukların dini içerikli söylemler eşliğinde zikir denilen hareketleri yaptığı devamında gruba önderlik yapan şahısın kenarda oturarak grubun hareketlerini izlediği zikir hareketlerinin sona ermesiyle türkü ve ilahi söylemelerinin başladığı,

04 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, Amatör kamera çekimi ile kutsal topraklarda hac dönemine ait Kabe etrafında tavaf edenler ile burada bulunan şahıslara ait görüntülerin olduğu,

05 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, Gizli kamera çekimi ile yapılan ve eski bir barakadan ibaret olan bir yerde gruba önderlik yapan şahsın öncülüğünde dini konularda vaaz verildiği ve gruptaki şahısların dini içerikli söylemler eşliğinde zikir denilen hareketleri yaptığı toplantı devamında grupta bulunan şahısların sorularına grup lideri tarafından cevaplar verildiği,

06- 07numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, Bir şahıs tarafından çekilen ve ıssız, şehirden uzak ve dağların eteğinde beyaz renkli çadırları arasında tek katlı bir binanın olduğu bina çevresinde küçük ağaçların olduğu dışarıda küçük çocukların oynadığı traktör üzerinde bulunan gençlerin evin önüne geldikleri ..binanın bulunduğu yerin ön tarafında birkaç aracın daha olduğu,dışarıda birkaç şahsın ayaküstü konuşmalar yaptığı, gizli kamera çekimi olduğu görülmüştür.

08 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, Tek lamba ile aydınlatılmış geniş sıvasız bir kapalı alanda Müslüm GÜNDÜZ’ ün yere bağdaş kurarak oturmuş vaziyette yanında aynı şekilde oturan 4-5 kişinin ellerinde TEF’ ve benzeri çalgılarla tempo tuttukları ve yüksek sesle zikir için bağırdıkları, bunların karşısında yine bağdaş kurmuş büyük bir kalabalığın olduğu ve onlarında ileri geri sallanarak zikir yaptıkları, kalabalığın daha sonra ayağa kalkarak elde tutuşarak halay çeker gibi ve ileri geri sallanarak bir çember oluşturmuş vaziyette ortada ki çemberde 10-14 yaşlarında bir grup çocuğun aynı şekilde zikir yaptıkları bazı kısımlarda bu çocuklardan bazılarının ellerinde cep telefonu ile görüntü aldıkları, çekimin bir insanın omuz seviyesinden kamera ile gizli olarak çekilmiş olabileceği,

09 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, Gizli kamera çekimi ile yapılan ve eski bir barakadan ibaret olan bir yerde gruba önderlik yapan cübbeli, sarıklı ve uzun sakallı şahsın öncülüğünde dini konularda vaaz verildiği, grupta bulunan şahısların sorularına grup lideri tarafından cevaplar verildiği toplantı devamında gruptaki şahısların dini içerikli söylemler eşliğinde zikir denilen hareketleri yaptığı.

10 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, Gizli kamera çekimi ile yapılan ve eski bir barakadan ibaret olan bir yerde gruba önderlik yapan şahsın öncülüğünde dini konularda vaaz verildiği, grupta bulunan şahısların sorularına grup lideri tarafından cevaplar verildiği toplantı devamında gruptaki şahısların dini içerikli söylemler eşliğinde zikir denilen hareketleri yaptığı,

11 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, 26.01.1994 yılını gösteren gizli kamera çekimi ile yapılan dini motiflerin olduğu bir yerde grup halinde bulunan şahısların dini içerikli söylemler eşliğinde zikir denilen hareketleri yaptığı, gruba önderlik yapan şahsın dini konularda vaaz verdikten sonra gruptaki şahısların önderlik yapan şahıs ile onun yanında bulunan birkaç kişinin ellerini öpmesiyle toplantı sona ererek dağılmaya başladıkları. 

12 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, dosya içerisinde Türkçe dili karakterinde birkaç şahsın toplantı halinde dini içerikli söylemlerin olduğu,

 13 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, 24 adet fotoğraf kaydının olduğu bu resimlerden 01. resmin küçük bir kızın PKK terör örgütünün kullandığı sözde bayrak renklerinin başında bandana olarak taktığı, 07. resmin sözde Kürdistan bayrağının olduğu, 19 ve 20.resimlerin bir bayanın resmiyle birlikte sözde Kürdistan bayrağı slayt gösterisinin olduğu, 22.resmin internet’ten indirilen bir çocuğun elinde sözde Kürdistan bayrağını taşıdığı, 

14 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, yeni klasör-3- isimli bir dosya oluşturulduğu dosya içeriğinde 47 adet resim olduğu 09-10-11 VE 25 sırada bulunan resimlerin Yüksel Dilsiz olduğu 26 resmin fotoğraf- 0031 adlandırıldığı ve a. aksu ile Yüksel Dilsiz’in birlikte resimlendiği,

15 numarası ile numaralandırılan CD içeriğinde, “kazı alanı” ismiyle oluşturulan dosya içeriğinde 4 şahsın ormanlık alanda ilerledikleri ve bir kazı alanına gelerek çalılar ile gizlenmiş bir tünele girerek kazı alanı resimlerinin olduğu ve Yüksel Dilsiz’in bir resminin olduğu,

16 numarası ile numaralandırılan disket içeriğinde, İnternet üzerinden indirilen “Üstat Bediüzzaman ve onun eserlerinden” isimleri yazılı bazı eserlerin yer aldığı dini içerikli yayınların olduğu, 

17 numarası ile numaralandırılan DVD-r içeriğinde, 09.04.2006-10.04.2006 tarihleri arasında 22.49 saniye süreli görüntü ve ses kaydının bulunduğu dosya olduğu, Aczimendi lideri Müslüm GÜNDÜZ’ün de yer aldığı Gizli kamera çekimi ile yapılan ve eski bir barakadan ibaret olan bir yerde gruba önderlik yapan şahsın öncülüğünde dini konularda vaaz verildiği, grupta bulunan şahısların sorularına grup lideri tarafından cevaplar verildiği toplantı devamında gruptaki şahısların dini içerikli söylemler eşliğinde zikir denilen hareketleri yaptığı,

18 numarası ile numaralandırılan DVD-r içeriğinde, 06.01.2005 tarihinde 2.54 saniye süreli gizli kamera çekiminin 09.04.2006 tarihinde 13.44-14.06-21.33 saat göstergelerinin olduğu üç ayrı dosya halinde DVD-R’ye aktarıldığı görüntülerin devamında, Aczimendi lideri Müslüm GÜNDÜZ’ün yer aldığı Gizli kamera çekimi ile yapılan ve eski bir barakadan ibaret olan bir yerde gruba önderlik yapan şahsın öncülüğünde dini konularda vaaz verildiği, grupta bulunan şahısların sorularına grup lideri tarafından cevaplar verildiği toplantı devamında gruptaki şahısların dini içerikli söylemler eşliğinde zikir denilen hareketleri yaptığı,

19 numarası ile numaralandırılan DVD-r içeriğinde, Müslüm GÜNDÜZ’ün de yer aldığı Gizli kamera çekimi ile yapılan evde yer alan gruba önderlik yapan şahsın öncülüğünde dini konularda vaaz verildiği, yanında aynı şekilde oturan 4-5 kişinin ellerinde TEF ve benzeri çalgılarla tempo tuttukları ve yüksek sesle zikir için bağırdıkları, bunların karşısında yine bağdaş kurmuş büyük bir kalabalığın olduğu ve onlarında ileri geri sallanarak zikir yaptıkları, kalabalığın daha sonra ayağa kalkarak ele ele tutuşarak halay çeker gibi ve ileri geri sallanarak bir çember oluşturmuş vaziyette ortada ki çemberde 10-14 yaşlarında bir grup çocuğun aynı şekilde zikir yaptıkları bazı kısımlarda bu çocuklardan bazılarının ellerinde cep telefonu ile görüntü aldıkları, daha sonraki yapılan gizli çekimde grubun dağılmasıyla traktör üzerinde birkaç kişinin toplantıdan ayrılarak tarlaya doğru gittikleri,

Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in Toshiba marka Y7287400 K seri numaralı dizüstü bilgisayarın içerisinde bulunan Hitachi marka 071102BB0200WBGV59AC seri numaralı hard disk incelendiğinde, 


AKP.Doc. isimli belge içerisinde; Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığının 14.03.2008 tarih ve Sp.Hz.2008/01 sayılı AKP nin kapatılması için hazırlanan İddianame olduğu, 


E.Doc. isimli belge içerisinde; Darbe Planı başlıklı belgede Yüksel Dilsiz isimli şahsın kendisinin istihbarat elamanı olarak Levent Ersöz ve Şener ERUYGUR ile ilgili yaptıkları çalışmalar ile ilgili bilgileri anlattığı Başbakana hitaben yazılmış yazı olduğu,


Erg Erg Doc. belge içerisinde; ERGENEKON Nihayetteki Bidayet başlıklı belge de; Yüksel Dilsiz’ in kendisinin cemaatler içerisine nasıl girdiğini ve bu cemaatlerden ayrılmasını, Cemaatlerden ayrıldığı sırada cemaat üyeleri tarafından darp edilmesini ve darp neticesinde Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne geldiğini, Adil Serdar SAÇAN ile görüştürüldüğünü,  daha sonra Levent Ersöz ile tanışmasını ve Levent Ersöz’ ün talimatları ile Cemaatler hakkında yaptığı çalışmaları, Cemaat üyesi olduğunu iddia ettiği Milletvekilleri, Bakanların takip edilmesi ve haklarında bilgi toplanması olaylarını anlattığı, O dönemde Türkiye Büyük Millet meclisinde görevli 550 milletvekilinin dosyalarının elde edildiğini, Fişlemiş bütün Milletvekillerinin Araçları, ev Adresleri ve telefonlarının takibe alındığı, bakanların telefonlarının hariç tutulduğunu, Bakanlarında şoför ve yakın korumalarının telefonlarının teknik takibe alındığını, Hatta Abdülkadir AKSU’ nun içerisinde bulunduğu birkaç Bakanın telefon numaralarını Levent Ersöz’ ün teknik takibe aldırmak istediğini, ancak Merkezden bu takibatın fark edileceğini düşünerek, telefonların dinlenme işlemini başka ilden yaptırma kararı aldığından bahsettiği,

c-Örgütsel İrtibatlar 


Bilgi sahibi Murat KAYA’ nın Bursa KOM Şube Müdürlüğünde alınan ifadesinde özetle; 2002 yılı Kasım ayı içresinde askerlik hizmeti için Aydın ilindeki Jandarma Er Eğitim Taburuna gittiğini, daha sonra Ankara Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığına dağıtım olduğunu, Levent Ersöz İstihbarat Daire Başkanı olduktan sonra kendisinin emir eri olduğunu, Levent Ersöz’ ün yanında bulunduğu dönemde, Yüksel Dilsiz’ i Levent Ersöz’ ün yanında yüzbaşı olarak tanıdığını, Yüksel Dilsiz’ in sık sık Levent Ersöz ile Makamında görüştüğünü, aynı dönemde Cem UZAN, sanatçı ÇELİK, Turkcell Genel Müdürü (bayan), Uludağ Üniversitesi Rektörü Mustafa YURTKURAN, Star Gazetesi Genel Müdürünün Levent Ersöz’ ün yanına gelip gittiklerini, Cem UZAN’ ın görüşmeye her geldiğinde Levent Ersöz ile bir buçuk iki saat kadar kaldığını, Türkcell genel müdürü olarak tanıdığı bayanın 40-45 yaşlarında saçlarını sarıya boyayan bir kişi olduğunu, kendisinin Bursalı olması sebebiyle Yüksel Dilsiz ile aralarında bir samimiyet oluştuğunu, 2004 yılı Şubat veya Mart aylarında askerliğini bitirdikten sonra Bursa’ya geldiğinde, Yüksel Dilsiz’ in kendisini telefon ile aradığını, beraber İstanbul Balta limanında bulunan polis evine gittiklerini, daha sonra gazetelerde çıkan haberler üzerine Yüksel Dilsiz hakkında bilgi sahibi olduğunu beyan etmiştir.

d-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi
 

Şüpheli Yüksel Dilsiz  savunmasında; görev yaptığı süre içerisinde Gruptaki görevlilerin ERGENEKON konusunda konuşmalar yaptığını, örgütün adını kısaca ERGENE olarak telaffuz ettiklerini, Levent Ersöz’ e Veli Küçük’ ün emekli olmasına rağmen neden bu kadar güçlü olduğunu sorması üzerine Levent Ersöz’ ün,  “Veli Küçük emekli olmasına rağmen örgüt içerisinde 7 numaradır. Ancak kısa zamanda çok başarılı oldu. Güzel örgütlenme yaptı. Fazla ön plana çıkıyor, görüyorsun. Bizi kimse biliyor mu? Şener ERUYGUR’ u kimse biliyor mu? , Çevik BİR’ i bilen var mı? Baronlar kendisini ortaya çıkarmaz” şeklinde beyanlarda bulunduğu, buradan da ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜadına faaliyetler yaptığı anlaşılmaktadır.  

İkametinde yapılan aramada elde edilen "DARBE PLANLARI BAŞLIKLI" ile başlayan dokümanın içeriğinde; 2002 yılında Tuğgeneral Levent Ersöz ile Bursa Bölge Komutanlığı döneminde tanışıp haber elemanı olarak çalıştığını, bu dönemde rüzgar001 ismi altında cemaat bağlantılı siyasiler hakkında çalışma yaptığını, bu çalışmayı dönemin Jandarma Genel Komutanı Org.Şener ERUYGUR’ un bizzat elden aldığını, akabinde Levent Ersöz’ ün Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Daire Başkanlığı görevine atandığını, Levent Ersöz Ankara da göreve başladıktan sonra dönemin grup komutanı Albay Salih tarafından kendisine oda tahsis edildiğini, beyan ettiği buradan da bu şüpheliler ile irtibatlı olduğu, ancak yaptırılan işlerin yasal olmaması sebebiyle örgüt adına faaliyet gösterdiği anlaşılmıştır. 

Şüpheli Yüksel Dilsiz’ in ortaya çıkan evraklar ve beyanlarından; sanıklar Doğu PERİNÇEK, Ferit İLSEVER ve Serhan BOLLUK ile örgütsel irtibatlarının bulunduğu belirlenmiştir. 

Şüphelide elde edilen sahte kimlik ve ruhsatsız tabancayla alakalı ve cinsel istismar suçlarından Bursa da dava açıldığı ekli iddianameden anlaşılmıştır. 

Şüpheli Yüksel Dilsiz den elde edilen dokümanlar, beyanları ve gizli tanık beyanları göz önüne alındığında, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN faaliyetleri çerçevesinde, şüphelinin istihbarat elemanı olarak görevli olduğu, bu görevinin yasal olarak jandarmaya bilgi toplamak olmadığı, kendisinin birçok yasa dışı işlerde kullanıldığı, Bakanlardan milletvekillerine kadar bir çok kişinin takip edilip Cumhuriyetçi Çalışma Grubu faaliyetleri sırasında oluşturulan ÖZEL İSTİHBARAT ARŞİVİ adlı illegal arşiv için bu bilgi ve gizli kamera çekimleri yapıldığı anlaşılmaktadır. 

Şüphelinin ayrıca şüphelinin aynı suç işleme kararıyla tüm milletvekillerinin fişlenmesi ve kişilerin siyasi, felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine, hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydedilmesi suçunu da işlediği anlaşılmakla,  

Şüpheli Yüksel Dilsiz’in örgüt üyesi olduğu eylemleri gereğince TCK.nun 314/2, 135/1-2, 43, 3713 Sayılı Kanunun 5.md., TCK.nun 53, 58/9 ve 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

14- Şüpheli Turhan ÇÖMEZ

a-Savunmaları,


Şüpheli Turan ÇÖMEZ hakkında İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemisinin 2008/428 D.iş sayılı kararına istinaden YAKALAMA EMRİ bulunmaktadır.

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

Şüpheli Turan ÇÖMEZ’ e ait Ankara ili, Çankaya İlçesi, G.O.P. Mahallesi, Boğaz Sokak, Polatkan Apt. 7/1 sayılı adreste yapılan aramada;

-(14) Sayfa ulusal Güçler Birliği Platformu ibareli, http://xxx.kemalistyaklasim.com ibaresi ile biten mavi plastik dosya içerisinde bilgisayar çıktısı,

-(1) Sayfa Kurşunkalem ile yazılmış “Kitap yazılı” onur duygu değil erdemdir ibaresi ile başlayan 0537 3018129 Balıkesir ibaresi ile biten daktilo ile yazılmış doküman,

-(1) Adet Noki marka 1 ile numaralandırılmış CD üzerinde “Çömez Ergenekon Dosyasından Çıktı” ibaresiile başlayan, “Topluluğa yazdığını hatırlatmaktan kaçınmıyor” Vakit 23.04.2008 ibaresi ile biten internet çıktısı,

-(1) Adet 25.03.2008 Ankara Toplantı notları ibaresi ile başlayan bilgisayar çıktısı,

-(2) Sayfa Günışığı Hareketi ibaresi ile başlayan bilgisayar çıktısı,

-(1) Adet Lacivert ciltli, Karar defteri Bayındır 144 ibareli defter,

-(2) Sayfa 20 Nisan 2008 Ankara Toplantısı ibaresi ile başlayan bilgisayar çıktısı,

-(2) Sayfa Toplantıya katılanların listesi ibaresi ile başlayan doküman,

-(1) Sayfa “Yemek 20 Nisan 2008 Sheraton” ibareli doküman,

-(1) Adet Sony marka 8 mb lık hafıza kartı,

-(1) Adet 256 Mb Flash Disk,

Ankara İli Çukuranbar 42. cad. Çağlayan Sitesi 23/4 sayılı adresinde yapılan aramada;

-(1) Adet 2 Gb kapasiteli hafıza kartı,

-(1) Adet IBM marka KBDB116 seri numaralı diz üstü bilgisayar, 

-(1) Adet Kingston marka 012506 seri numaralı flash disk,

-(1) Adet Asus marka siyah renkli bilgisayar kasası,

-(1) Adet 128 Mb Sandisk marka hafıza kartı,

-(3) Sayfa A.PARMAKSIZ ile başlayan “Büyük Türkiye İçin Gelecek Arayışı 1.Kongre Kararları” ibareli bilgisayar çıktısı,

-(1) Adet “Ergenekonun Çöküşü” isimli kitap,

-(1) Adet “Ergenekonun Çöküşü-2” isimli kitap,

-(1) Adet Kurtarılan Bir Ülke Nasıl Batırılır isimli kitap,

-(55) Sayfa Telefon Mesajları ibaresi ile başlayan doküman,

-(1) Adet Acer marka WM3B2100 seri numaralı Diz üstü bilgisayar, 

-Çok sayıda CD/DVD ve kasetler bulunarak el konulmuştur.

Doküman İnceleme Tutanağı


Çankaya ilçesi GOP Mahallesi Boğaz Sokak Polatkan Apt. No:7/1 Kavaklıdere/ANKARA adresinde yapılan aramalarda bulunarak el konulan malzemelerin yapılan incelenmesinde;


1 Adet lacivert ciltli, üzerinde “Karar Defteri Bayındır” ibaresi bulunan defterin yapılan incelemesinde, 2. Sayfada yapıştırılmış şekilde “BÜYÜK TÜRKİYE İÇİN GELECEK ARAYIŞI 1. KONGRE KARARLARI” başlıklı 16 Mart 2008 tarihinde Abant Palas otelde toplanan şüpheli Turan ÇÖMEZ ile birlikte (41) kişinin ve isimleri okunamayan bazı şahısların, delege olarak belirtildiği ve bu şahıslar tarafından imzalanmış bilgisayar çıktısı yazı olduğu, diğer sayfalarının boş olduğu, 


(1) Adet “ 20 Nisan ANKARA Toplantı” başlıklı (2) sayfalık dokümanın yapılan incelemesinde, (112) şahsın sıralı şekilde, Ad-Soyad, Meslek, Telefon numarası, e-mail adresleri bilgilerinin yazılı olduğu, ayrıca bu şahısların yukarıda bahsedilen 16 Mart 2008 tarihindeki 1. Kongre de alınan kararlarda imzalarının bulunduğu,


(1) Adet “Toplantıya Katılanların Listesi” başlıklı (2) sayfalık el yazması dokümanın yapılan incelemesinde; (68) şahsın Adı Soyadı, İşi/Mesleği, ili, GSM Telefon başlıkları altında bilgilerinin yazılı olduğu, her şahsın isminin ve bilgilernin karşısında imzalarının olduğu, 


(1) Adet “25.03.2008 ANKARA TOPLANTI NOTLARI” başlıklı tek sayfalık dokümanın yapılan incelemesinde;
yapılan toplantı ile ilgili “Alınan Kararlar” başlığı altında yeni oluşumun seyri ile ilgili 12 Maddelik kararların yazıldığı, F.D., E.G., M.İ., S. K. ve C.K.’ ye çeşitli görevlerin verildiğinin anlatıldığı bilgisayar çıktısı tek sayfalık yazı olduğu,


(1) Adet “GÜNIŞIĞI HAREKETİ Üyeleri” başlıklı (2) sayfadan oluşan dokümanın yapılan incelemesinde GÜNIŞIĞI HAREKETİ Üyeleri başlığı altında 105 şahsın Ad soyadı, mesleği, Telefon, Yaşadığı il ve e-mail bilgilerinin yazılı olduğu,


(1) Adet “Onur duygu değil, erdemdir” başlıklı tek sayfalık dokümanın yapılan incelemesinde, 20 Şubat 2007 tarihinde Altınoluk’ tan Cengiz ÜNAL imzalı Turhan ÇÖMEZ’ i “Talatpaşa Komitesi” ve “Ermeni Soykırımı Uluslar arası bir yalandır” deyişi ile yargılanan İP lideri olan Doğu PERİNÇEK’ in 6-7 Mart 2007 tarihindeki Lozan’daki duruşmasına davet eden, ülkenin durumu hakkında ki üzüntü ve dileklerinin yazılı olduğu daktilo ile yazılmış mektup olduğu,


(1) Adet ULUSAL GÜÇ BİRLİĞİ PLATFORMU GÜÇLÜ TÜRKİYE-2023 MİLLİ PROGRAM ÖNERİSİ başlıklı 14 sayfalık evrak incelemesinde, Ulusal Güç Birliği Platformunun hazırladığı Derin Millet anlayışının uyandırılması, Atatürk Cumhuriyetinin 21. Yüzyılda daha güçlü bir merkez devlet konumunda var olabilmesi amacıyla TÜRKİYE-2023 MİLLİ PROGRAM ÖNERİSİNİ Türk kamuoyuna sunulduğu ve bu konu başlıkları adı altında, a- DEĞİŞEN DÜNYADA DIŞ POLİTİKA, b- TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNİN YENİLENMESİ, c- DEVLETİN TAŞRA TEŞKİLATININ YENİLENMESİ,  d -TOPLUMUN YENİDEN DÜZENLENMESİ, e- EKONOMİNİN YENİDEN DÜZENLENMESİ, f- ULUSAL GÜVENLİĞİN SAĞLANMASI ile ilgili konuların anlatıldığı ULUSAL GÜÇ PLATFORMU’ nun bu programı sunmakla kendi üzerine düşen görevi yerine getirdiğini anlatan ve sonunda  e-mektup adresi: kmilliyeci@gmail.com ve Web adresi: http://www.kemalistyaklasım.com ibarelerinin yazılı olduğu doküman,


Ayrıca, şüpheli Turhan ÇÖMEZ’in Çukurambar 42. Cadde Çağlayan Sitesi 23/4 ANKARA sayılı yerde bulunan ikametinde yapılan aramada elde edilen;


(1) Adet yazarın Ersel YAVİ olan Yazıcı Yayımevi tarafından 2007 tarihinde çıkarılmış isminin KURTARILMIŞ BİR ÜLKE NASIL BATIRILIR? Olduğu anlaşılan (736) sayfadan oluşan kitap olduğu,


(1) Adet yazarı Zihni ÇAKIR olan NEDEN KİTAP Yayıncılık Hizmetleri San. Tic. Ltd. Şti. tarafından Ağustos 2007 tarihinde yayınlan isminin Ergenekon’ un Çöküşü adlı kitap olduğu,


(1)  Adet yazarı Zihni ÇAKIR olan NEDEN KİTAP Yayıncılık Hizmetleri San. Tic. Ltd. Şti. tarafından Mart 2008 tarihinde yayınlan isminin Ergenekon’ un Çöküşü-2 adlı kitap olduğu,


(1) Adet “Çömez, Ergenekon dosyasından çıktı” başlıklı 2 sayfalık doküman incelendiğinde, C.K./K.K.’ ın haberinin yer aldığı, Vakit 23.04.2008 tarihli ve ilk sayfasında Turhan ÇÖMEZ’ in resminin bulunduğu internet çıktısı olduğu,


(1) Adet “BÜYÜK TÜRKİYE İÇİN GELECEK ARAYIŞI 1. KONGRE KARARLARI” başlıklı (3) sayfalık doküman incelendiğinde, “A.PARMAKSIZ” BÜYÜK TÜRKİYE İÇİN GELECEK ARAYIŞI 1. KONGRE KARARLARI başlıklı Türkiye Cumhuriyeti Devletinin mevcut durumu, sorunları ve çözümlerinin anlatıldığı 27 maddeden oluşan ve 3. Sayfada not olarak bu kararlarda görülen eksikliklerin yazıldığı doküman,


(1) Adet “TELEFON MESAJLARI” başlıklı (55) sayfadan oluşan kırmızı renkli şeffaf plastik dosya içerisindeki arka yüzü müsvette olarak kullanılmış,  dokümanın incelemesinde;  (9) ile numaralandırılmış sayfasında +90 535 31 00 121 GSM numarasından gönderilen ve içeriğinde “0554 256 86 78 “ismim Burhan yeni oluşumlar benim ilgimi çekmiştir ama bende her ay oluşumunuza 100 YTL para yardımı yapacak durum yok asgari cretle çalışan biriyim” yazdığı,


-(10) ile numaralandırılmış sayfasında +90 532 431 65 64 GSM numarasından gönderilen ve içeriğinde “Taliban zihniyetindeki bir mürteci ve çıkar gurubuyla siyaset yaptıktan sonra ayrılıp ve hala utanmadan bir oluşum peşinde koşuyorsunuz kolayca aklanamaz bu ülkeye sizin gibi biri lazım mecliste olmaması gereken o kadar insan varki, olması gerekenlerse sizin gibi dışarıda biz sizi mecliste görmek istiyoruz inşallah GUN IŞIĞI sizi ve öteki karanlık zihniyetle birlikte umarım aydınlatır saygılar sunarım SİNAN GÜRCAY ATP ve VKGB Yalova İl Başkanı”  yazdığı,


-(24) ile numaralandırılmış sayfasında +90 536 356 14 27 GSM numarasından gönderilen ve içeriğinde “ başkanım ben Babaeski’ den İzzet parti kurma aşamasında iseniz amblem Türkiye haritası parti adı BCP veya BCTP Burhan ÇÖMEZ anlamı umarım detaylı görüşme olanağımız olur bilgilerinize saygılarımla”  yazdığı, 


-(26) ile numaralandırılmış sayfasında  +09 542 687 20 81 GSM numarasından gönderilen ve içeriğinde “ Ergenekonculara, ulusalcılara yamanarak bir yerlere gelemezsin. Seni kullanıp işleri bitince bir kenara atarlar. Dikkatli ol”  yazdığı,


-(40) ile numaralandırılmış sayfasında +99 893 183 80 40 nolu numaradan gönderilen ve içeriğinde “Sayın Turan Bey ulusalcı bir parti ile yola devam etmeniz daha uygun olmaz mı selam “  yazdığı,


-(43) ile numaralandırılmış sayfasında +90 537 496 71 76 GSM numarasından gönderilen ve içeriğinde “ 21 Mart Nevruz kutlamalarında Diyarbakır’ da PKK nın yaptığı mitinge engel olunmadı” yazdığı,


-(49) ile numaralandırılmış sayfasında +90 505 340 07 52 GSM numarasından gönderilen ve içeriğinde “ Sayın vekilim ne olur Sinan AYGÜN, Y. N. Ö., E. M., S. T. Tuncay ÖZKAN hatıra gelen birkaç isim vb. diğer şahsiyetler D. B., T. Ç. gibilere güvenmeyin umutlarıda heba etmeyin sizin gibi kaleler yok olmasın tıpkı M. Y. gibiler saygılarımla U. A.” yazdığı,


-(50) ile numaralandırılmış sayfasında +90 532 443 59 94 GSM numarasından gönderilen ve içeriğinde “Sayın Çömez kuracağınız partinin tüm reklam ve matbaa işlerini ücretsiz yapmayı şirket adına taahüt ediyoruz Görsel Sanatlar Reklam Ofisi” yazdığı anlaşılmaktadır.  

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:3121, 01.09.2007 tarihinde Sevgi  ERENEROL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. ÇÖMEZ’in “Valla iyi gidiyor yeni hayatta yeni dönemlere hazırlık yapıyoruz Türkiye’nin bize ihtiyaç duyacağı günlere hazırlık yapıyoruz” dediği, S. ERENEROL’un “Turan bey ııı 9 Eylül günü bizim Patrikhanenin 85.yıl dönümünü kutlayacağız.  Şayet İstanbul’daysanız sizi de aramızda görmeyi” dediği, T. ÇÖMEZ’in “Özellikle gelirim özellikle gelirim.” dediği,

Tape No:4177, 25.09.2007 tarihinde Emin ŞİRİN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;E.ŞİRİN’in “Hayırlı olsun” “Uzun ömürlü olması temennisiyle” dediği,T. ÇÖMEZ’in “sana da gecen birazcık bahsetmiştim yani her tarafımızdan sıkıştırılmış durumdayız” dediği, E. ŞİRİN’in “Senin orda olman bizim için hepimiz için çok önemli bi şeydir “ “Aynen öyle yani ben televizyona çıkıyım çıkmıyım o ikinci plandaki meselede senin orda olman bi güvencedir o bakımdan çok memnun oldum orıya olmana” “inşallah fazla müdale etmeye kalkmazlar” dediği,

Tape No:1496, 08.12.2007 tarihinde Güler KÖMÜRCÜ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. KÖMÜRCÜ’nün “Şey var mı dünkü görüşmelerle ilgili netleşen bir şey yok değil mi” “Dünkü görüşmelerle ilgili” “Ha yani ben şeylerimi devreye soktum çünkü” “Şeyle konuştuk Tantanla dün epey bir sohbet ettik” “Tantan çok seviyor seni” “İyi ne yapsın o çok yani aynı ... ne dilde derman var ne elde takat ne takatimiz var ne dilimiz söz yeteneğimiz” dediği, T. ÇÖMEZ’in “Ben de Demirelle gittim görüştüm yani o da hiç bir şey yapılamaz diyor sendi seyrinde mecrasında akacak diyor” dediği, G. KÖMÜRCÜ’nün “Yani merak etme su çatlağını bulur akar ya” “şu günlerde artık biat edip teslim olmakta fayda var” dediği,

Tape No:6261, 27.03.2008 tarihinde Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H. TOLON’ un “HABERAL IN ofisini oradım sabahleyin” “sizce de uygunsa bugünkü toplantıda, biraz sonra katılacağım ben, bizim genel kurula efendim önümüzdeki hafta zat-ı alinizin isminden bahsederek burada olacaklar 10-15 dakika bizle dersem” “Perşembe günü 2:30 dan sonra” “Toplanmış olurlar, sizi bekletmeyiz” dediği,

Tape No:7152, 28.03.2008 günü saat: 12.27 de Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede özetle; şüphelinin, "..dün Raportör şeyi verdi raporu" dediği, Turhan’ın  "Doğru mu gazetelere yansıyan" dediği, şüphelinin "Doğru doğru çift taraflı" "...esas reddedilme yönünde de" "Yalnız biz basına öyle demeç verdik" bu sırada açık olan megafonda arka planda konuşmaya dahil olan erkek şahsın " Karar mahkemenin diyor tabi sonuçta ama yani kendi görüşüde şey reddedilmesi lazım deliller yetersiz diyor yani” devamında ‘Ama biz ortalığı karıştırmak için öyle şey yapıyoruz ki biraz karışsın, şimdi"dediği şüphelinin  "..Raportörün raporu öyle diye basında çıkarsa bunlar iyice rahatlar" "Ama iyice tutuşmuşlar. Bulgaristan'dan geri adım atacağım diye demeç veriyormuş" dediği,

Tape No:7113, 03.04.2008 tarihinde Ferda PAKSÜT ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T.ÇÖMEZ’in “Osmaniye ye oraları organize edecem sadece pazar burdayım ondan sonra yine bir Ege çıkartması var İzmir’e falan gidiyorum durum bu” dediği, F.PAKSÜT’ün “ (Arka planda bulunan şahsa: "Yarın gidiyormuş Turhan şeye Adana’ya gidiyormuş cumartesi de yokmuş anlatacaklarım var diyor çocuk "diyor) Bize gelebilir misin Turan” dediği,

Tape No:7112, 03.04.2008 tarihinde FERDA PAKSÜT yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. ÇÖMEZ’in “İyi çok güzel geçti bi konuşmamızda fayda var ...” dediği,F. PAKSÜT’ün “Hı, şeyi nasıl görüyor? Osman abi nasıl görüyor” dediği, T. ÇÖMEZ’in “Benim nereye gittiğimi biliyorsun değil mi bugün” dediği, F. PAKSÜT’ün “Anladım işte onu diyorum” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Çok olumlu yüz yüze konuşalım oldu mu” dediği,

Tape No:6272, 03.04.2008 tarihinde Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  A.H. TOLON’ un “Değerli dostum Tolon saygılarını sunuyor efendim” “Meşgul etmicem zatıalinizi biliyorum ne kadar yoğunsunuz o görüştüğümüz dostumuzdan henüz cevap almadım”  “İkincisi ben 14:30 belirttiğim yerin lobisinde olucam zatıalinizle mulaki olucam o buyurduğunuz gibi görüşürüz sonra yukarı birlikte çıkarız” “saygılarımızı sunuyorum size” dediği,

Tape No:6273, 03.04.2008 tarihinde Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T.ÇÖMEZ ‘in “efendim özür diliyorum tam olarak yeri bikez daha ben biraz Ankarayı iyi bilmiyorum da” dediği, A.H. TOLON’ un “Efendim Büklüm sokak  Çankaya hastanesinin olduğu Büklüm sokak” dediği, T. ÇÖMEZ’in “Tamam efendim geliyorum” dediği,

Tape No:7162, 05.04.2008 tarihinde FERDA PAKSÜT ile Turan Çömez’in yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. ÇÖMEZ’in “İyiyim İskenderun, Adana, Osmaniye çalışmalarımı yaptım, programlarımı yaptım, dönüyorum şu anda” dediği, F. PAKSÜT’ ün “Tamam. O bir, bir de sana bir tane varlıklı birisi var onu da şey yapıyorum” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Sağol Sağol canım benim Osman abi oralarda mı” dediği, F.PAKSÜT’ün “Osman abini mi istiyorsun” dediği, T. ÇÖMEZ’in “Yaaa millet bitmiş abla. Millet çökmüş. Fakirlik yoksulluk” “Tablo çok vahim tablo çok vahim Bir ayrıntı daha paylaşacağım Osman abiyle”  “Fakat Türkiye çöküyor yav. Türkiye hiç iyiye gitmiyor inan” “Nasıl bitmiş toplum nasıl esnaf köylü felaket anlatamam sana bugün Osmaniye de çok vahim bir toplantı yaptım bütün esnaf odaları sivil toplum kuruluşları falan kalabalık” “Şu anda yaptığımız bir tek şey var, cebimizdeki sor kuruşu da mermilere ayırdık, hepimiz yastığımızın altında silahımızla duruyoruz ve mermi biriktiriyoruz dedi” “SEN HANİ BİR YERLE BİR SOHBET EDECEĞİM, ÇAY İÇECEĞİM DİYORDUN YA” “Bu önemli bir ayrıntı. Yani bu tespitimi nolur paylaş. Çünkü çok vahim bir tablo var buralarda” “ dediği, 

Tape No:8235, 05.04.2008 tarihinde G. A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. A.’nin “Kurtuldun mu” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Kurtuldum” dediği, G. A.’nin “Ne vardı hani Urfa’da biraz karışıklık vardı başka başkada bi şey yoktu siyasetin tepesinde falan bi şey yoktu öle anlaşılıyor ki AKP bi şeyler yapacak ama yapamıyacak çünkü grubunu toplayamıyor ne kadar çok yavşak varmış hani biliyorduk zaten de hani bu kadar da olacağını” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Anayasayı değiştirmek için mi” dediği, G. A.’nin “Evet zor onların işi” “Tabi yani şey anlamında kıvırtıyorlar e yani lan hani bu diğerleri yasaklansında hani yani aradan biz yırtarız gibi kıvırtanlar var” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Niye Tayyip Erdoğan bunlarla yola çıkarken hesap edecekti bu ibneleri” “Melihi Anayasa Mahkemesinin üyelerinin peşine takmışlar” “Oradan iş tutmaya çalışıyorlar” dediği,

Tape No:8236, 05.04.2008 tarihinde M.A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. A.’ in “ben TOBB üniversitesinden M. A.”  “Sizinle bi toplu olarak görüşmek istiyorlar da” dediği,

Tape No:8237, 05.04.2008 tarihinde Erhan GÖKSEL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T.ÇÖMEZ’ in “Devlet otoritesine güven kaybolmuş ve çok riskli laflar etti hemde her kedin önünde sordum diğerlerine ya bu ne söylüyor dedim doğru dedi cebimizde son kalan parayla da mermi alıyoruz biz şuanda dedi” “Çok enteresan bi tablo var yani orta yerde çiftçi miftçi bitmiş artık yani esnaf çiftçi diye bir şey kalmamış kan ağlıyor toplum” dediği, E. GÖKSEL’in “bende iki tane asistanım vardı 3 asistanım vardı 2 sini birini gönderdim 11 ili gezecek 15 gün boyunca” “Yani bizim dipobzerveyşın dediğimiz o derinlemesine gözlem yapmak üzere yetiştirdiğimiz bu ekonomik için ekonomik sıkıntıları bi çok acaip sinyaller geliyor senin bana o gün .. dediğin gibi” “Çünkü birazcık daha bu şey baraj gibi barajın yıkılacağı nokta yaklaşıyor” “Yıkıldığı an biz anlayamayacağız bile ne olduğunu” “Abdullah Gül’ün istifasını istemiştim ben dün” “Onu başbakan izlemiş çok sağlam bi yerden geldi ondan sonra benim Gülle ilgili eleştirilerim için yanında ki çevreye adam hepsini doğru sölüyor demiş” “Çok yakını birinden geldi yani kalabalık bir ortamda sölemiş” “dibinin oyulduğuna bu Hisarcıklıoğlunun köşke çıkışıyla falan fark etti onları” dediği,

Tape No:4936, 03.05.2008 tarihinde Sinan AYGÜN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T.ÇÖMEZ’in “Televizyon programları yaptım senin haberlerini okudum döndüm seni çok meşgül etmeyim Cemil abiler düğmeye bastılar mı parti için” dediği, S.AYGÜN’ün “Ee benim o diğer vatandaşla ilgili görüşlerimi bildirdim ona” “Geçen gitmiştim ziyarete de ya” “Onu söyledim kendisine” “Ama ee onla görüşcekler” “Senle görüşmesi gerektiğini söyledim tabi dedi ayarla görüşelim dedi böyle hani iyi dedi senin burda görüşelim dedi” dediği,  

Tape No:8239, 04.05.2008 tarihinde FUAT  ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Fuat’ın “dağılma süreci yaşanıyor onları 7-8-10 tane vekil ikbal kaygısındalar” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Nasıl olsa bi daha ki sefere bu iş olmayacak diyorlar” dediği, Fuat’ın “Yani bu iş olursa sağlı olacak merkez sağı dolduracak bir partide bizimde siyaset yapma imkanımız katkı sağlama diyorlar buna siyaset demiyorlarda” “İnkanımız olur falan yani genelde Deniz beyin özürü ayıbı şusu busu düne kadar en yakın ekibiydi aslında devamlıda parti meclisinde olan bi adam işte” dediği, T. ÇÖMEZ’in “Ya bu kadar bi insan medya maymunu olmaz ki canım Tayyib Erdoğan kalkıyor Ergenekon’dan şüphelendik diyor efendim  tahrik vardı darbe yapacaklardı onun için onu ona demeye getiriyor yani onun için 1 Mayısı engelledik  o da kalkıyor yok efendim tahrik vardı öldüreceklerdi bi sürü adam ölecek şudur budur mecburmu yani AKPnin dediğini tekrar etmeye” dediği,

Tape No:8240, 04.05.2008 tarihinde Erhan GÖKSEL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. ÇÖMEZ’in “Abi programdasın ama çok özetlediklerini teyid edecek bi şey söliyim geçtiğimiz günlerde eski AKP li 22 milletvekili başka grup milletvekili bi yerde toplantı yaptılar bu toplantının talimatı Abdullah beyden gelmişti bu teyitli bir bilgi şimdi bu grup milletvekilinin bi kısmı Amerkan büyükelçiliğine önümüzdeki günlerde davet edildi” “Ve Nancy bunlarla görüşecek önümüzde ki günlerde hiç kimse bilmiyor bu bilgiyi rahatlıkla bunu söleye bilirsin onlarda şok olurlar tamam”  “Beni muhafaza ederek oldu hadi görüşürüz hoşça kal” dediği

Tape No:8241, 04.05.2008 tarihinde Erhan GÖKSEL’e attığı mesajda; “A.S. dışişlerinde danışmandır. Akp eski ist gençlik kollar” yazdığı,

Tape No:8242, 04.05.2008 tarihinde Erhan GÖKSEL’e attığı mesajda; “22 eski mv görüşüldü. Abd be maslahatgüzarı nancy ile 10 tanesi gör” yazdığı

Tape No:8243, 05.05.2008 tarihinde Erhan GÖKSEL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; E. GÖKSEL’in “Sayende de önemli bir şey oldu yani onun yanında o anekdotlar iyi oluyor ama çok iyi oldu ikidir bana şeyin ya sen kapadın arkadan Murat Mercan dan da geldi o ya dedi Amerika’da falan seceresini verdi senden hemen sonra” “Ondan sonra herif bi o çektiği faks başbakanlıktan çekmiş” “Ama dış işleri kadrosundaymış” “Asıl Gülün adamıymış” “Senin senin uyarman çok önemli oldu” dediği, T. ÇÖMEZ’İN “Hayır yapamazlar şimdi şöle işin aslı şu sayın Gül İstanbul’dan bir milletvekilini arıyor eski milletvekili yine başbakanın çizdiği milletvekillerinden  Azmi Ateşi şu şu arkadaşları toplayın durum değerlendirmesi yapın Ertuğrul Yalçınbayırı çağırım falan tabi bu arkadaşlar Eskişehir yolunda bir villada toplanıyorlar 20 kişilik bir grup bi çalışma içine giriyor Abdullah beyin talimatı ile oluyor bu işler” “Daha sonra bu ekibin içinden 10 kişiyi Amerikan büyükelçiliğinde maslahat güzar olan Nancy ..... diye olan bi kadın var tanırsın o kadıncağız önümüzdeki günlerde özel kapalı bir toplantı için bunları çağırıyor” dediği, E. GÖKSEL’in “Yani yani ben sana şöle bi şey söliyim hatta telefonda sölemeyim yarına saklıyım yıllar önce şöle bir olay oldu ben Sezer beni çağırdı biz Üzeyir Garih üzerinden çözdük”  “Yani benim eski bi yaptığım işlerle ilgili Sezer duymuş yeni seçilmişti ben de Gorla çalışıyordum yani GOR nedeniyle çağırdı ... sırf Türkiye ye geldim o iş için ondan sonra bi akıl verildi Şimon Perez üzerinden ozaman anlatılan yani Üzeyir Garih önemli bir herifti buda herifte onun ortağı yani durup dururken konuşmaz” dediği,

Tape No:8238, 07.05.2008 tarihinde G. A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. A.’nin “Ya sen Muğla Üniversitesinde birilerini tanıyorsun değil mi” “Ama öğrencilerden birilerine ihtiyacım var” “Öğrencilerden daha çok hani şeye ihtiyacım var SAĞ GÖRÜŞLÜ ÖĞRENCİLERE ihtiyacım var” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Ara Selini SANA VERSİN BİZİM ÇOCUKLARIN İSİMLERİNİ” dediği, G.A.’nin “Tamam bu kadar çünkü sen bana Muğla Üniversitesi ile ilgili bi şeyler anlatmıştın galiba ben mi yanıl...” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Her üniversitede var doğru Muğla da var aç konuş çocuklarla anlatsınlar sana” dediği,

Tape No:8245, 07.05.2008 tarihinde Emin ŞİRİN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;E. ŞİRİN’in “Bu başbakan Yüksek Seçim Kurulu başkanını çağırıp konuşmuştu hatırlıyorsun” “Ona bi ara şey yolladık tanıdık” “Bizden aday olan bi Yargıtay üyesi vardı gidip konuştu” “Parti kapatıldığı taktirde erken genel seçim yapmak istiyoruz kaç günde yaparsınız diye sormuş” “Erken genel seçim 45 gün 60 gün 90 gün neye ihtiyacınız var ne yapmanız lazım ne şekilde yapıla bilir sorduğu o” “Aynen bu arada da emaneten bir Başbakan ataya bilmek için de Abdullahın orda durması lazım” dediği, T. ÇÖMEZ’in “Tabi mutlaka durması lazım onun içinde yapacakları şeyde Ali Babacandır” dediği, E.ŞİRİN’ in “Abdullah Gül durmazsa Cumhurbaşkanlığı şeçimine gitmek lazım” dediği,

Tape No:8246, 07.05.2008 tarihinde Fuat ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T.ÇÖMEZ’in “ben sonra bi kısmını yüzyüzde konuşurum yüksek Seçim Kurulu başkanıyla görüştüm” “3 saat konuştular bu 3 saatlik konuşmanın  bir kısmı erken seçimle ilgili” “Evet parti bir an önce kapansın hiç vakit geçirmeden hatta mümkünse önümüzde ki hafta kapansın istiyorlar” dediği, Fuat’ın “O zaman şey yapsın  kendi fesh etsin partiyi” dediği, T.ÇÖMEZ’ in “Ben artık çok kamuya açık olduğu için bütün bunları paylaştım senle telefonda durum budur yani” dediği,

Tape No:8247, 07.05.2008 tarihinde Emin ŞİRİN  ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  T.ÇÖMEZ’in “Şimdi başka bir yerden de teyit ettim doğru yani süreç” dediği, E. ŞİRİN’in “Uzamasında fayda var” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Planlandığı gibi gitmeyecek” dediği,

Tape No:7151, 07.05.2008 tarihinde Ferda PAKSÜT ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F. PAKSÜT’ün “...... normal telefondan araya bilirsin” dediği, T.ÇÖMEZ’in “yok yok buradan konuşabiliriz” “Bana ne derse akşam evede ugrayabilirim gündüz bi yerde 5 dakika yüz yüze konuşmak istiyorum” dediği,

Tape No:8248, 07.05.2008 tarihinde Sabih KANADOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T.ÇÖMEZ’in “Bi hatrınızı sorayım istedim bide uygun bi zamanda sizle bi kahve içmek isterim konuşmak isterim” “Sizle konuşmak istediğim şeyler var” dediği, 

Tape No:6343, 26.05.2008 tarihinde Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T.ÇÖMEZ’in “.....çokta mutlu oldum Estergonu çok iyi vurgulamışsınız” dediği, A.H. TOLON’ un “Şimdi size bişey diyeyim ben bir toplantıya geldim o sizin hani görüştüğünüz toplantıdayım” “Şimdi ben tesadüfen şeyi aradım o zatı dedimki hafta sonu felan ne zaman buradasınız” dediği, 

Tape No:6351, 26.05.2008 tarihinde Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H. TOLON’un “Efendim şimdi sayın ÖZBEK bey geri döndüler” dediği,

Tape No:10639, 27.05.2008 tarihinde Erhan GÖKSEL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; E. GÖKSEL’in “Bu senin adam napıyo ANAP a gitmiş haberin var mı” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Abdüllatif mi?” dediği, E.GÖKSEL’in “Sana bişey söyleyeyim mi sen yani elbette Abdüllatifin daha potansiyel lider şeyi var ama senin reflekslerin ve tarzın yarısı kadar Abdüllatifte olsa Başbakan olur” dediği,T. ÇÖMEZ’in “Ya söylüyorum be abi inan o kadar da destek veriyorum ki o kadar da katkı sağlıyorum ki çevremle fikirlerimle” dediği,E.GÖKSEL’in “Şunu bi öğren ya çok sinirim bozuldu benim haberim yok ha benim haberim yoksa nasıl gidiyorsun yani ya böyle Özal la Mesut arasındaki fark oydu ben Mesut la ilgili şeyleri basından okurdum Özal hayatında bana söyleme ha benim dediğimi hiç yapmadı ama benim haberim olmadan da hiçbirşey yapmadı Özal kavga ederdik yüzüne okurdu” dediği,T. ÇÖMEZ’in “Abi şurda hiçbir stratejik planlamamız yok yani elli kere arıyorum seni akıl almaya çalışıyorum tecrübelerinden istifade etmeye çalışıyorum” dediği,

Tape No:10641, 27.05.2008 tarihinde Erhan GÖKSEL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; E. GÖKSEL’in “Turhancım ben şimdi kendisiyle konuştum yok öyle birşey aklımımı yedim diyo havaalanından karşılamşmış adamla ama adam resmen Erkan yapar bunu Mesut gibi ANAP Teşkilatlarına Ankaradaki önemli .. haber vermişler kalabalık oluşturup işte şey gelcek güçlü görünelim gelme ihtimali var diye anlatmış yani herif şey yapacak gelcekti gelmedi sonra yani siyaset yapcak mu heriflerle merhaba bile denmez ya Erkan MUMCU ile ama havaalanından karşılaşmış bak ordan çıkıyo iş”dediği,

Tape No:8249, 30.05.2008 tarihinde CENGİZ  ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Cengiz’in “Bugün bir havale gelecekti bana İstanbuldan acaba onu görme şansınız var mı” “Bakiyim 697 YTL paramız var havale gelmemiş” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Miktarını istemiyorum gelip gelmediğine bakın” dediği, Cengiz’in “Tabiki efendim bugün gelmiş efendim” dediği, T.ÇÖMEZ’in “Tamam peki ben pazartesi size bi talimat yazısı göndericem konuyla ilgili konuşucaz sonra” dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 


Tape No:3512, 18.02.2008 tarihinde Orhan TUNÇ ile T. A.’nın  yaptığı telefon görüşmesinde özetle; O.TUNÇ’un “Cuma toplantıya gideceğim hem de bu işadamları ile de görüşeceğim 250 kişilik liste varmış” “Sinan AYGÜN, Süheyye BATUM” “Mehmet Ali BAYAR, Abdüllatif ŞENER, Turhan ÇÖMEZ herkesi çağırıyorlar oraya” “Lobi olarak ben vermiş gibi parayı onlar verecekler” dediği,  



Tape No:3518, 21.02.2008 tarihinde Orhan TUNÇ ile X Erkek Şahsın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X Şahıs’ın “Bir Orhan abiye bir şey söylemiştim ya sana onu yapma olasılığı var mı ? şu Basın kartı vardı ya arabalara koyacağımız” dediği, O.TUNÇ’un “Hemen şak diye onu koyacağım onu baba ondan sonra aynen Basın,  Hasan’la görüştüm” “Abdüllatif ŞENER ondan sonra CİNDORUK” “Ne kadar Türkiye’de kalbur üstü işadamı varsa” “Abdüllatif ŞENER’i çağırıyoruz” “Turhan beyle filangörüşeceğiz Turhan ÇÖMEZ’le filan da görüşeceğiz zaten orada” dediği,

Tape No:6351, 31.03.2008 tarihinde Ahmet Hurşit TOLON ile Ü. Ö.’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H. TOLON’ un “Çok büyük geçmiş olsun efendim yakında yani bu haftaiçinde burdaysınız bi dostumuz hemen şöyle söyliyim ÇÖMEZ sizinle bir görüşme yapmak ister müsait olursanız ben ayarlıcam size danışcam” “Prensipte uygun bulurmusunuz”dediği, Ü. Ö.’ın ”Hiç bir sakıncası yok efendim hiç bir sakıncası yok tabiki” dediği,

Tape No:6850 , 04.04.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU  ile Ü. S.’ın  yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Ü.S.’ın “Avşar dövüşü diyorsun yani Avşar dövüşü” “şimdi TURAN ÇÖMEZ beni arar nerden biliyorsun bu Avşar dövüşünü şerefsiz gece gitmiş yurda Tayyip kızdı niye bana haber vermedin diye” “Ondan sonra havluları attılar birbirine” dediği, D.A. ÖZOĞLU’nun “Ya orospu çocukları o kız yurdundan gece kız alıp götürüyorlar hocam ya” dediği

Tape No:4952 , 17.05.2008 günü SAAT 11:04’de Sina Aydın AYGÜN ile X ERKEK ŞAHSIN yaptığı telefon görüşmesinde;      …X ERKEK ŞAHSIN “… vaktiniz varsa bi şeyler söylücem size, Abi şimdi biz bu Turan ÇÖMEZ hareketiyle ilgili Konya’da ciddi bi yapılanmaya gittik ve çok ciddi bi çalışmayla, Yani aşa yukarı şehir merkezinde kilit köşe,Bir 300 civarında önemli bir esnaf kitlesini yazdık,İlçelere başladım filan. Yani şimdi tabi bir resmi bi şey yok ama ben bir form filan bastırmıştım, Onları yaptık ettik şimdi baya da ciddi güzel bi şey oldu,Yalnız ben Turan Beyin ekibinde bi takım insanlar var,E bunlardan hiç hoşlanmıyorum yani bu adamlar buraya geliyolar konuşma yapmaya çalışıyolar politikayı bilmiyolar”  dediği, S.A.A’ün “Kim onlar” dediği,   X E. ŞAHSIN “Biri A.P. paşa” “Tanıyorsunuzdur siz onu” dediği,  S.A. AYGÜN’ün “Bilirim” dediği, X E. ŞAHSIN “Biri de A.Y.isminde bir e şey nedir o MİT Müsteşarlığında Daire Başkanıymış eski, Şimdi burda biz birkaç kişiyi yazdık sonra çıkardık sildik olmadı. Uygun olmadı yani adam Tapu Müdürüyüm dedi öğrendim ki Tapu da teknisyen, Çıkardım Vefa TANIDIĞIN yeğeniyim diyor falan yalan söylüyor, Çıkardık şimdi ee tekrar Konya’ya geleceklermiş te işte onlarlan beni görüştürecekler yani bu bizim siyaset anlayışımıza çok uyan şeyler değil abi sen düşünüyomusun bi parti kurmayı” dediği, S.A.AYGÜN’ün “Şimdi bak” dediği,  X E. ŞAHSIN “Hayır ben bu isimleri vermek istemedim” dediği, S.A. AYGÜN’ün “Turan, Yok bak şimdi, Bu işler Turan çalışıyo Turan’ın çalıştığını biliyorum bana da geliyo gidiyo, Öbür taraftan öbürü çalışıyor, Şimdi bunlar bırak insanlar kendini parlatsın Turan’da parlatsın öbürü de parlatsın, Onun yanında A. Y. şu anda var ilerde olcak diye bi şey yok bu işlerde, Onu Turan’ı bi yanımıza çekeriz öbür taraftan öbürünü çekeriz öbür taraftan öbürünü çekeriz ben şimdi isimlere girmek istemiyorum, Ankara’ da herkes çalışıyo herkes bi iş yapıyo bunları sonra bi bayrak altında rahatlıkla toplayabiliriz çünkü bu çalışan adamların tamamı değil Turan ÇÖMEZ şahıs olarak iyi bi isim iyi bi marka, Sisteme itiraz etmiş bi adam, Hani orda Turan ÇÖMEZ’ e falan adamı alamayız deriz orda bi istişare heyeti kurarız bunların hepsini bu şekilde yapılcak şeylerdir bunlar anladın mı, Çalışmaya devam edin siz boş ver yani isimler kafanı yorma sen”  dediği, X E. ŞAHSIN “Hayır buraya müdahale ediyo bu adamlar şimdi buraya müdahale iki o iki üç kişi atmışın onları aldığın zaman diğer ana kilit isimler gidicek bunlar siyasette bilmiyo. Kendi çaplarında kendilerini müfettiş gibi algılıyolar filan. Yani ben size şeyi danışmaya aradım uyarmış olduğunuz” dediği, S.A. AYGÜN’ün “Siyasette var mısın? Siyasette olmak insanın kendi elinde olan bi şey deği, O rüzgar seni alıp oraya sürükleyip götürüyo zaten, Yani ama şunu gözlemliyorum, Şimdi bi daki seçim bize ihtiyaç olduğunu hissediyorum, Bunu gözlemliye biliyorum bu ihtiyaç vasıl olduğu halde biz zaten varız yani biz bu çıkışı işte geçen seçimlerde Demokrat Parti’de ben niye girdim ve niye yaptım ben projeyi, Bu partiyi baraj aşırmak parlamentoya sokmak, bu işi bitirmekti. Ama yola çıktığımız adamlar hain çıktı yola çıktığımız adamlar üçkağıtçı çıktı ve bu iş bu hale fiyasko oldu ve proje çöktü proje çökünce ne olduğunu göndün hep beraber işte adam yüzde kırk yedi ile geri geldi o yüzden bundan bütün siyasiler çok büyük dersler aldılar yani ,yani ben diyenler hepsi gitti ve şu anda piyasada siyasetçi kalmadı bak Tansu ÇİLLER’i tekrar diriltmeye çalışıyorlar., olmaz tabi olmıyacağını kendisi de biliyo Tansu olcak olsa zaten çıkardı, O yüzden ben burda çalışıyorum ben ne zamandır çalışıyorum ben on yıldır çalışıyorum televizyonlarda çalışıyorum illeri geziyorum çalışıyorum işte bugün Alanya’dan çağırdılar Alanya’ya gidiyorum orda iki tane toplantım konferansım var biz devamlı çalışır haldeyizha bi amblem yok amblem kadar Türkiye’de kolay bi şey yoktur” dediği, X E.ŞAHSIN “Yok tabi canım yarın bi tanesini alırsın” “Abi bi şey söyliyim ben tabanı geziyorum seni müthiş güzel bi ismin var yani diyorum …(anlaşılmıyor) sekiz basacak bi ismin var,Ben dün televizyon konuşmasında Ereğli’de televizyon konuşması yaptım iki tane, E biz dedim Turan ÇÖMEZ hareketini başlattık,Ama dedim yani soruyolar kimler var Sinan Bey var mı şu var mı,Valla ben Sinan Bey’le de görüşüyorum sürekli Sinan Bey bana ihtiyaç oyduğu her noktada Ülkemde şey,Görevden kaçmam diyor, Ha ben bunu bu hareketin içine mi gelir bu hareketten sonra birleşir mi bi yönlendirme yapmak istemiyorum o takdir onundur dedim ama, Sinan AYGÜN gibi bi isim, bu memlekette kolay bulunur bi isim diğildir Türkiye için bi şanstır.,Yani bir araya gelirlerse bi araya geldiklerinde de liderlik kararların kendileri verirler bize düşmez o dedik verdiğim ifade bu” dediği, S.A. AYGÜN’ün “Sen bu şekil devam et, bizde çalışıyoruz biz boş durmuyoruz zaten herkes çalışıyo zaten Abdullatif’te çalışıyo zaten yani Abdullatif’in çalışması televizyona çıkıyo çalışıyo illere gidiyo çalışıyo konferanslara gidiyo çalışıyo bu bir siyasi çalışmadır, Niye bunları biz yapıyoruz, taban çalışması zaten illerde temsilci bulduğumuz anda sen genel başkan olarak veyahut ta Genel Merkez olarak onlar yapıcaklar tabi,Yani bi Genel Başkan veya Lider olucak adam parti içinde olcak adam taban çalışması yapması mümkün değil ki yapamaz ki. O aşamada da zaten illerden şöyle bizim avantajımız var. Bütün oda başkanları hepsi haber bekliyor üç yüz atmış dört tane oda başkanı var” “Yani bunların yüzde yüzüyle bak yüzde doksan dokuzuyla demiyorum irtibat halindeyim, Hepsiyle görüşüyorum hepsi geliyo gidiyo burası başkan Ankara’ya işi düşmeyen oda başkanı yok ki Ankara’ya gelen mutlaka bana uğruyo mutlak bana geliyo ,Yani benim çalışmam devam ediyo sen kafanı yorma”  dediği, X E. ŞAHSIN “Ben şunu anladım ben isim tespitine devam ediyorum ,Bunlara da bu isimleri vermicem bende durucak” dediği, S.A.AYGÜN’ün “Versen ne olur ki tek başına Turan ÇÖMEZ bi şey yapabilir mi, İşte halkın yükselişi partisi gibi neydi o adamın ismi ,O sinerji doğduğu zaman kimse oraya gitmez insanlar güçten yanadır. Şu arda Tayyip’ in yanındaki adamları gördün mü nasıl yığıldılar şimdi çekilmeye başladılar başta medya olmak üzere,Sen bu gücü hissettiğin zaman bu insanlar sıraya girerler isim yazmaktan başını alamazsın zaten” dediği,  

Tape No:6352, 26.05.2008 tarihinde Ahmet Hurşit TOLON ile ALEV’in yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H. TOLON’ un “Şimdi yarın saat onbeş de, Sayın ÇÖMEZ le birlikte geleceğiz” dediği,

Tape No:6352, 26.05.2008 tarihinde Ahmet Hurşit TOLON ile ALEV’in yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H. TOLON “Özbekin iradesi dışında bana inanıyorsan ben özbek ile 2 Hafta önce şeyde toplantıdaydım yan yana oturdum 2 gün Cumartesi Pazar 15 Gün önce Türkmenler nedir Yörükler Türkmenler kurultayında hayır istemiyor adam istemiyor ancak büyük bir oluşumda yani Müştereklikte yer almak istiyor hatta size birşey söyleyeyim sen ÇÖMEZ ile görüştün mü hiç”   “ÇÖMEZ de görüşmek istiyor nasılki Yaşar bey hatırlıyorsanız görüştü oda görüştü ben biliyorum hepsini ben hepsinin neyle uğraştığını biliyorum ben açık kalplilik ile hiç bir bağlantım hiçbir yer ile bağım bir bağlantım sözüm yok” dediği,


Tape No:3520, 26.05.2008 tarihinde Orhan TUNÇ ile N. Y.’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; O.TUNÇ’un “Sizden bahsettim şeye, Turan ÇÖMEZ’e bahsettim. “tanışmak isterim” filan dedi, ben dedim o zaman dedim geldiği zaman hep beraber bir bi tanışırız dedim” dediği, N. YILMAZ’ın “O iyi olmuş o iyi olmuş. Yani bi bakalım Turan ÇÖMEZ’e de, ee… şeyi kulak ardı etmeyelim, bi samimiyet kuralım onlarla” dediği,

Tape No:5046, 08.06.2008 saat: 21.37 de sıralarında Mustafa Ali BALBAY ile Mustafa ÖZBEK’in yaptıkları telefon görüşmesinde özetle;


… M.ÖZBEK’ in “yani bizim bi ekibimiz var” dediği, M.A. BALBAY’ ın  “tabi yani o ona gelir yani” dediği, M. ÖZBEK’ in “hah” dediği, M.A.BALBAY’ ın  “biz yani BİZİM İÇ KABİNEMİZDE SİZ YOKSUNUZ DEMEK YANİ SİZİN DIŞINIZDA Bİ İÇ KABİNEMİZ YANİ İÇ ŞEYİMİZ VAR DEMEK YANİ” dediği, M.ÖZBEK’ in “sonra bu Cuma oldu yani Cuma günü geçen Cuma pazartesi bu geçtiğimiz pazartesi Hurşit TOLON efendim Hasan Hoca, Ufuk geldi fakat Ufuk samimi gibi geliyo bana da onu nasıl o şekle getirdiler bilmiyorum ondan sonra oturduk görüştük ee Hurşit TOLON çok aktif bi adam BALBAY” dediği, M.A.BALBAY’ ın  “hıhımm” dediği, M. ÖZBEK’ in “her grupla her şeyle teması var orda bu Turan ÇÖMEZ ‘den falan bahsedildi iki (anlaşılmıyor) reddettiler eee ben dedim ki abi ee reddetme şeyi değil yani Turan ÇÖMEZ dedim benim gezdiğim yerlerde adı geçiyo ve doğru yani adı geçiyo yani Hasan DAL ‘ın geçmiyoda onun geçiyo” “ondan sonra dedim yaav o kadar da şey yapmayın yani dedim Turan ÇÖMEZ ee şey de olmayabilir ama atılacak bi adamda değil yani değerlendirilebilir dedim falan şey dedi ki Hurşit TOLON yani dedi öyle dedi Liderlikte şurda burda bi gözü yok onun dedi yani ekibin içinde kadronun içinde olabilir dedi falan ondan sonra benim sözüm sözüm üzerine sonra bi hayli konuştuk kalktı Hurşit TOLON” dediği, 

Tape No:5050, 14.06.2008 tarihinde Mustafa BALBAY  ile Mustafa ÖZBEK’in yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.A. BALBAY’ın “Ha şeyi , ben hani baya bi sağ,solla hani bir kaç şeyle konuştum şimdi, şey yani, büyük ölçüde sağlam bi iki üç  kanaldan aldığım, Abdullatif ŞENER arkasında sizin şeyini taşıdığınız kişi kesim yok” “O yok  o yok. Şey var diyolar Rıfat HİSARCIKLIOĞLU var. ŞENER’le çıkıp onla olmuyorsa ben yapim diye çıkacak diyolar” “Sizin o arkasında olabilir dediğiniz kesim önce TURHAN ÇÖMEZİ iki ay denemiş” “Sonra bakmış dönmüş TURHAN ÇÖMEZ'E senin olmayacağını görüyoruz demiş” dediği,

Tape No:7710, 19.06.2008 tarihinde Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Metin AKPINAR’ ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.T. ÖZKAN’ın “Ama partinin tamamı bizim kadrolar tarafından oluşturulacak burda önemli olan şey abi ne kadar çok merkezde insanla yolculuk yapabilirsek ne kadar çok merkeze insan katabilirsek o kadar çok şey olacak ıı kabulü artacak tabi bu arada işte şeyle Apdüllatifle Mustafa SARIGÜLLE falan birlikte epeyce bir yol alan bazı arkadaşlar var” dediği, M.AKPINAR’ın “: Ben Mustafa SARIGÜL... olmaz Aptüllatif ŞENER çalışıyor aynı zamanda Turan şeyde çalışıyor ÇÖMEZ” dediği, A.T. ÖZKAN’ ın “ÇÖMEZ ŞEYDE BİZİMKİLERLE GÖRÜŞÜYOR” dediği, A.T. ÖZKAN’ın “Yani o bizimle birlikte hareket eder ama onunla ilgili bir kaç şey aktaracam size” dediği,

Tape No:5226 , 03.07.2008 tarihinde Emcet OLCAYTO ile T. A.’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  T. A.’ın “Şimdi ben TURHAN ÇÖMEZ bey ile birlikte hareket ediyordum ediyorum daha” “Kendilerininde ricası var özellikle benden” “Bu konuların gelişmesi hakkında tabi basının ve medyanın yayınları dışında pek derinlemesine bi bilgimiz yok ama” “Tabi daha gerçekçi bir takım bilgilere ulaşmam gerekiyor” “Avukat meslektaşlarımızla benim temas kurmam gerekiyor” “Dolaysıyla birkaç avukat ismi aldık ıı şey var bi iki isim var ama önce bugün Hayri beyle konuştuk tuncayla beraber hareket ettiği için” “Ve en makuluda bizim TURAN beyin de birkaç kez kanalınıza çıktığı için doğru bilgileride sizden alabileceğime olan inanç ve güvenle zatialinizi aradım”  dediği,

Tape No:8206, 17.07.2008 tarihinde Ferda PAKSÜT ile E.B.’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F. PAKSÜT’ün “Peki ersin bu benim telefon Turhan’la düşen telefon ben bunu değiştireceğim azizim” dediği, E. B.’ın “Dediğim gibi yani Turhan ÇÖMEZ’i dinlerken yaptığınız bütün konuşmaları dinlemişlerdir.

Tape No:8207, 26.08.2008 tarihinde Ferda PAKSÜT ile Mesut’un yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Ferda PAKSÜT’ ün “Haşim İBDA-C  ci diyorlar onunda istifa etmesi lazım Osman PAKSÜT e de TURHAN ÇÖMEZ diyorlar onunda istifa etmesi lazım” “dinliyorlar şimdi yine dinliyorlar telefonda” “Dinliyorlar yani dinlesinler Allahtan başka kimseden korkumuz yok yani ağzımızı açtıracaklar bizim TURHAN ÇÖMEZ ile konuşmayı yayınlıyorlar TURHAN ÇÖMEZ ile  beyefendi konuşmadı bile ya yani .... röportaj gibi Beyefendi TURHAN ÇÖMEZ Beyefendinin huyunu bilmiyormusunuz telefonu alıp konuşmaz bile” dediği

 Şüpheli Turan ÇÖMEZ’ e ait ASUS marka bilgisayar içersindeki hard disk incelendiğinde; “6_may_s_2006__II_.doc” isimli bir MSword dosyası içersinde; Fener Rum Patrikhanesinin Bergamada düzenleyeceği ayine verilen izin ile ilgili bilgiler içerdiği “06_May_s_2006__III_.doc” isimli bir MSword dosyada Yunanistan’da açılacak olan Pontus soykırım anıtının İstanbul’da yapılacak olan protesto ile ilgili bildiri olduğu, sanık Muammer KARABULUT isminin Milli Güç Platformu Sözcüsü olarak yer aldığı, 

 “28_Nisan_2006.doc” isimli bir MSword dosyası içerisinde, Fener Rum Kilisesinin Nevşehir ve İzmir Bergama’da düzenleyeceği ayinler ile ilgili iddiaların yer aldığı, ayrıca  sanık  Muammer KARABULUT isminin Noel Baba Barış Konseyi Yönetim Kurulu Başkanı olarak yer aldığı, 

 “AA Antalya.doc” isimli bir MSword dosyası içersinde, Akdeniz Üniversitesi’nce düzenlenen Türk Ulusal Varlığına Yönelik Tehditler konulu panale şüpheliler Hurşit TOLON, Doğu PERİNÇEK ve Turhan ÇÖMEZ’in birlikte katıldıkları,

 “Ahmet Faruk Yagci.doc” isimli bir MSword dosyasında,  afyagci@superonline.com isimli e posta adresinden guler.komurcu@aksam.com.tr, gulerkomurcu@superonline.com isimli e posta adreslerine gönderildiği anlaşılmıştır. e posta içerisinde “Bazen size  kiziyorum ama  bu  kafa acici  yaziyi  paylastiginiz icin tesekkurler (ornegin akil adam olarak bize  hursit  tolon u  onermenize  cok bozulmustum).. şeklinde ifadelerin yer aldığı,


“Ali Kısa.doc” isimli dosyada alikisa07@hotmail.com isimli e posta adresinden guler.komurcu@aksam.com.tr isimli e posta adresine gönderilen e postanın turhancomez@yahoo.com isimli e posta adresine yönlendirildiği, söz konusu e posta içerisinde “Eylem ve düşünce partneriniz Sn Turhan ÇOMEZ istifa ediyormuş” yazdığı, 


“Asala.doc” isimli bir MSword dosyasında  ilhanhan@hotmail.com isimli e posta adresinden guler.komurcu@aksam.com.tr isimli e posta adresine gönderildiği, söz konusu e posta adresinin İlhami YANGIN isimli bir şahıs tarafından kullanıldığı, e posta içerisinde İlhami YANGIN isimli şahsın,  “BTV kanalında haber müdürü olarak göreve başladım.. ama bu özer çiller çok küfürlü haberler yazdırmak istedi. bir müddet sonra yöneticilikten ayrıldım. yne kütüphaneye kapanmıştım. ama bir baktım ki, benim ismim silinmemiş künyeden. ve bütün mahkemeler bana açılıyor. hemen uğur dündara haber yolladım bana mahkeme açma diye. TUNCAY ÖZKAN da o sıralar arenada çalışıyordu. hemen araya girerek benle görüşmek istedi. görüştük, bana arenaya çıkmamı teklif etti.” “ayrıca uğur dündar ve aydın doğanla ilgili elimde ciddi belgeler resimler vardı. mesela uğur dündarın aile ilişkileri karısının sürekli brezilyaya gidişi kayınvalidesinin evi vs.” “sonra bir kızgınlık anında tuncaya dedim ki tamam bu iş ama bi şartla para isterim” “ankarada paramıaldım ve arenaya çıktım. naklen yayın değildi. çillerle ilgili attım tuttum.” “ertesi hafta aydınlık haber yaptı özer çiller ilhami yangın a 500 bin  dolar önerdi diye. bilsem o parayı da alır onu savunurdum..” “eğer bu işi buradakesmez de sabah gazetelerde falan sürdürürseniz elimde banka dekontlarıyla kanal kanal gezer sizi rezil ederim dedim. o sıra tuncay ankaraya geldi yalvardı beni rezil etme diye.” “savcı çağırdı beni ankara basın savcısı çiller hakkında tatbikat yapmak için . anlat bildiklerini de di. ne anlatacağım dedim. basında böyle ne kadar para verilirse o kadar konuşuluyor. ben de aldığım para kadar yalan söyledim dedim. savcılık hiç bir şey yapmadı.” “bu aydın doğan hep böyle yapıyor baskı ve şantajla insanları kullanıyor. gerçi ben isteyerek yaptım ama yapmasaydım senelerce hapis ve milyarlarca para cezası ödemem gerekiyordu.” yazdığı, 


 Söz konusu beyanlardan hareketle İlhami YANGIN isimli şahsın para karşılığında Tuncay ÖZKAN ile görüşerek Uğur DÜNDAR’ın Arena programına çıktığı, burada Çiller ile ilgili iddialarda bulunduğu, televizyonda çıkan haber dışında gazetelerde haber yapılmaması için Tuncay ÖZKAN’a şantaj yaptığı, basın savcılığı tarafından ifade için çağrıldığında anlatımlarını inkar ettiği,


 “Bay Eymür.doc” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde, ehudperez@inMail24.com isimli e posta adresinden admin@atin.org isimli e posta adresine gönderildiği ve aynı e postanın gulerkomurcu@superonline.com turhancomez@yahoo.com e posta adreslerine yönlendirildiği, söz konusu e posta içerisinde ise;  “EYMUR BEY, BEN ISRAELLI GAZETECIYIM VE SIZIN COK YAKINDA DOGU BEYIN, ALFA BIRIMINDEKI SECKIN SINIF OLAN OZEL BIRLIK TEN ATMACA, SIRTLAN VE AKBABA TARAFINDAN OLDURULECEGINIZI BEKLIYORUZ. ATMACA, AKBABA VE SIRTLAN 1,92 BOYLARINDA VE IRI KASLILAR. ATMACA , SIRTLAN VE AKBABA, SIZI INFAZ ETMEK ICIN " VUR EMRINI"  BEKLIYORLAR.”

“DOGU BEY, COK DEGERLI BIR DOSTUM VE TEL AVIV DE BASLAYAN DERIN DOSTLUGUMUZ DEVAM EDIYOR. BIZLER DOGU BEYI DESTEKLIYORUZ VE SU ANDA BULUNAN ISLAMI TERRORIST R.T. ERDOAGAN IN YIKILMASINI VE IKTIDARA DOGU BEYIN GECMESI ICIN TUM GUCUNUMUZU KULANACAGIZ. ERDOGAN I OLDURMEK ICIN, MOSSAD IN YETKILISI "MEIR DAGAN" GECENLERDE DOGU BEYLE GORUSTU. MEIR DAGAN, DOGU BEYDEN TERRORIST ERDOGAN I SUIKASTLA OLDURMEK ICIN IZIN ISTEDI. DOGU BEY, BU KONUYU DUSUNECEGINI SOYLEDI. MEIR DAGAN, DOGU BEYDEN HABER BEKLEYECEGINI VE HABER ALIR ALMAZ, 10 KISILIK MOASSAD IN EN KESKIN SUIKAST VURUCU TIMINI ANKARA YA YOLAYACAGINI BELIRTTI. KASIM AYLARDA ISE RUSYA DERIN DEVLETININ 2 NUMARALI ISMI " DUGIN " ILE GORUSTU. DUGIN, DOGU BEYE 3 COK GIZLI DOSYA VERDI 1. AMERICAN DERIN DEVLETI 2. NATO 3. CIN DEVLETI.”

“DOGU BEYE, 90 LI YILARDA COK GIZLI MEKTUPLAR GELIYORDU. BAZI MEKTUPLAR AYDINLIK-ANKARA BUROSUNDA GOREVLI S.Y. YE GELIYORDU. S.Y., BU MEKTUBLARI DOGU BEY E VEREREK BILGILENDIRIYORDU. DOGU BEY, S.Y. YI KONTRAGERILLANIN ICINE SIZMA GOREVI VERDI . S.Y., KONRTAGERILLANIN ICINDEKI AHMET CEM ERSEVER LE GORUSMEK ICIN ARAYA ADAMLAR KOYARAK SONUNDA ERSEVERLE YUZYUZE GORUSTULER.ERSEVER , BOLGEDEKI KONTRAGERILLANIN FAALIYETLERININ ANCAK %15 INI ANLATTI. S.Y., TAMAMEN KONRTRAGERILLANIN ICINE SIZMAYI BASARMISTI VE SONUNDACOKERTTI. PEKI S.Y. KIMDI? S.Y. NIN ACILIMI " SONER YALCIN " yazdığı,  

E Postanın Devamında; 1950 yıllarda Natonun isteği üzerine  Özel Harp Dairesinin kurulduğu, Emekli General Hasan KUNDAKÇI’nın kontragerillanın eylemleri için Ahmet Cem ERSEVER’i görevlendirdiği, kontragerillanın bir çok cinayet işlediği, pkk’nın uyuşturucu trafiğinden elde ettiği geliri önlemek amacıyla uyuşturucu trafiğini yönetmeye başladığı, ele geçirilen pkk lıların işkence ile konuşturulup itirafçı yapılarak kontragerilla eylemlerinde kullanıldığı, ersever’ın en onemlı tim elemanlarının kod adlarının mete , mahmut , hakan ,cerkez ethem , testere ve yesıl olduğu, bu şahısların Elazığ İnsan Hakları Derneği Başkanı Metin CAN, Doktor Hasan KAYA, Dep milletvekili Mehmet SİNCAR ve Musa ANTER cinayetlerini işlediği, şeklinde iddiaların bulunduğu,


 “BTTA Bilgi Notu Kısa Mayıs 2006.doc” isimli MSword dosyası içeriğinde, Batı Trakya’da yaşayan Türk Azınlığı hakkında hazırlanan 4 Mayıs 2006 tarihli bilgi notu olduğu, Etnik kimliğin inkârı, Dini liderlerini ve hayri, dini ve içtimai kurum yöneticilerini seçme hakkı alanındaki sorunlar, Vakıflar Sorunu, Eğitim Sorunu, 19.Madde Mağdurları, başıklarının bulunduğu ayrıca sayfaların sol üst ve alt kenarlarında GİZLİ ibaresinin yer aldığı,


“Çankaya Hast..doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; Çankaya Hastenesi Yönetim Kurulu Başkanı  Dr. Asım KAYAALP adıyla yazıldığı, Sayın Başbakanım hitabı ile başlayan 1 Kasım 2006 tarihli belgede, yeni açılacak olan bir hastanenin arsa tahsisi ile ilgili olarak Maliye Bakanı Kemal UNAKITAN adına rüşvet talebinde bulunan şahıslarla yaşanan olayların anlatıldığı ve çeşitli iddiaların yer aldığı şikayet mektubu olduğu,


“Doğu Perinçek.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; dperincek@ip.org.tr isimli e posta adresinden 11 Haziran 2006  günü  turhancomez@yahoo.com ve turhancomez@hotmail.com isimli e posta adreslerine “Türk Devrim tarihinin fedai ve fedakar öncülerinin millete önderlik edip büyük çözümler üretmesi kaçınılmazdır. Selam ve saygılar. Doğu Perinçek” yazdığı, Söz konusu e posta göz önüne alındığında sanık Doğu PERİNÇEK ‘in Turhan ÇÖMEZ ile iltisaklı olduğu anlaşılmaktadır.


 “DSS-Gizli servis.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; ozel_buro@mynet.com isimli e posta adresinden 10 Ekim 2005 tarihinde gönderilen ve Türkiye’de gizli servisler tarafından gerçekleştirildiği iddia edilen bir takım eylemlere ilişkin iddiaların yer aldığı e posta olduğu,


 “DSS-PKK Avrupa.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; ozel-buro@superonline.com isimli e posta adresinden 1 Ekim 2005 tarihinde gönderilen ve “İşte size PKK terör örgütünün Batı Avrupa'daki terör odakları ve bürolarının tam listesi !!!..."ÖZEL DOSYA" konulu e posta olduğu,

“genel.doc”isimli MSword dosyası incelendiğinde; gulerkomurcu@superonline.com   isimli e posta adresinden turhancomez@yahoo.com isimli e posta adresine gönderilen “acil-guler komurcuden-ACIL” konulu e posta olduğu, Söz konusu e postanın içeriğinde iset, “NEOERGENEKON pardon pardon NEOCONların önemli isimlerinden olan Rubin, ABD?de yayınlanan ve Bush yönetimi yanlısı olduğu belirtilen Middle East Quarterly dergisinde, Cüneyd Zapsu?nun, El Kaide bağlantılı olduğunu iddia ettiği Yasin Kadı ile ortak olduğunu yazmıştı.” Şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür. Dosya tarihinin 2006 olması içinde devlete ait gizli bilgi ve belgelerin bulunduğu gözönüne alındığında ERGENEKON isminin şüpheliler tarafından bilinip kullanıldığı, kendi dışındaki kişileri NEO ERGENEKON cular olarak adlandırdıkları görülmektedir. 


 “İlhan Han.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; değişik tarihlerde ilhanhan@hotmail.com isimli e posta adresinden gulerkomurcu@superonline.com ve guler.komurcu@aksam.com.tr isimli e posta adreslerine gönderilen e postalar olduğu, söz konusu e mail içeriğinde ise, Uğur MUMCU’nun Türk ismi ve kimliği taşıyan Pilot Necati isimli şahsın servislere çalıştığının öğrenmesi nedeni ile öldürüldüğü, Tansu ÇİLLER’in Abdullah ÇATLI’ya  KGT isimli birimin kurulması için 500 milyar verdiği, asıl ismi kamu güvenliği birimi ancak bu KGB (rus gizli servisi) çağrıştırdığı için görmediği, şeklinde iddiaların yer aldığı ayrıca “bu ay bizim dergide bu olayların hemen hepsini açıklayacağım..”, “tayyip yeşili yakalamış yargı önüne çıkartmışş..şimdi tayyibe bi süikast düzenlenirse şaşma..” şeklinde yazdığı, 


 “Irak vize İst.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; Irak Başkonsolosluğu vize bölümüne hitaben Turhan ÇÖMEZ’in 22.09.2006 tarihli vize talebinde, aralarında operasyon kapsamında gözaltına Güler KÖMÜRCÜ isimli şahsında yer aldığı, 


“İşçi Partisi Istanbul.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; ipistanbul@hotmail.com isimli e posta adresinden aralarında turhancomez@yahoo.com isimli e posta adresininde bulunduğu birçok adrese gönderildiği anlaşılmıştır.İP İstanbul Basın Bürosu konulu söz konusu e posta içerinde 17 Nisan 2005 tarihli Aydınlık dergisinde yayınlanan yazıların yer aldığı, 

“kisiler20071214.xls” isimli xls dosyası incelendiğinde; sanık Doğu PERİNÇEK ve Veli Küçük isimli şahısların adlarının ve e posta adreslerinin yazılı olduğu,


 “KONUK LİSTESİ.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; Gün Işığı programı için çağrılabilecek konuk listesi başlıklı listenin bulunduğu, söz konusu listede şüpheliler Hurşit TOLON, Erol MÜTERCİMLER, sanıklar Emin GÜRSES,  Güler KÖMÜRCÜ, Vedat YENERER, Sevgi ERENEROL, Kemal ALEMDAROĞLU ve Doğu PERİNÇEK’in isimlerinin yer aldığı,

GÜN IŞIĞI PROĞRAMI İÇİN ÇAĞRILABİLECEK KONUŞMACI LİSTESİ başlıklı dokümanda ise;

5.  E.Orgeneral Tuncer Kılınç ( MGK Eski Genel Sekreteri)

 6.  E.Orgeneral.Dr. Hurşit Tolon

32. Doç. Dr. Emin Gürses (Uluslararası İlişkiler)

62. Dr. Erol Mütercimler

78. Güler Kömürcü (Gazeteci)

79. Vedat Yenerer ( Gazeteci)

110. Sevgi Erenerol (Patrikhane- Yunanistan)

112. Prof.Dr.kemal Alemdaroğlu( Taksim Grubu Yöneticisi)

118. Doğu Perinçek(İP Başkanı) 

isimli şahısların yanı sıra, emekli asker, emekli bürokrat, gazeteci ve üniversite görevlilerinden oluşan 128 kişilik isim listesi olduğu, 

 “Muammer Karabulut.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; scf@stcpc.org isimli e posta adresinden 9 Mayıs 2006 tarihinde turhancomez@yahoo.com isimli e posta adresine gönderildiği, içeriğinde ise, “Sanırım soru önergesini ek olarak yollamamışsınız... verdiğiniz soru önergesi ile ilgili basın açıklaması yapabilirmiyiz? ekte 15 mayıs'ta Türkiye genelinde siyasi yaşamın alt yapısı hedef alınarak başlatacağımız bir aydınlanma faaliyeti var . onuda değerlendirmek üzere bilginize sunuyorum.” yazdığı,


“Sn[1].ŞENAY ŞENOL.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; Bilgi… T.Ç. – H.Y. – Ş.Ş. – H.E. – T.Ş. – C.A. başlığının bulunduğu isimlerin sadece baş harflerinin verilerek kodlandığı, “NOT……Diğer kanalları izleyerek….bu kararları gözden geçireceğiz. Ö.G.” yazdığı,.


 “Tolga Tolon.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; ttolon@tai.com.tr isimli e posta adresinden 20 Ekim 2006 tarihinde gönderilen e posta olduğu, 


 “Topbaş.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; gulerkomurcu@superonline.com   e posta adresinden turhancomez@yahoo.com e posta adresinde gönderilen emailde, “sana ozel not-yakın dostların hakkında” konulu e posta olduğu, içeriğinde ise E.T. ve M. T. isimli şahıslar hakkında çeşitli iddiaların yer aldığı, 


“Tuğrul Derme.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; tugrulderme@gmail.com e posta adresinden turhancomez@hotmail.com e posta adresine değişik tarihlerde gönderilen e postalar olduğu, Sanık Tuğrul DERME’nin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN gençlik yapılanması için Balikesir de örgütlenmelerde bulunduğu, Bekir ÖZTÜRK ve Habip Ümit SAYIN ile irtibatlarının bulunduğu,

 
“Yahoo gruplar.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; kuvayi-milliye@yahoogroups.com ve Digi-Security-Service@yahoogroups.com isimli e posta grubununda aralarında bulunduğu birçok e posta grubunun isimlerinin yer aldığı, 


“Yusuf Ziyad.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; yusuf_ziyad07@yahoo.co.uk isimli e posta adresinden gulerkomurcu@superonline.com isimli e posta adresine gönderilen e postanın turhancomez@yahoo.com isimli e posta adresine yönlendirildiği, içeriğinde ise, Yusuf Ziyad isimli şahıs Irak Kürdistan Federe Bölgesinde yaşayan Türkiyeli bir Kürd olduğunu, ifade ederek söz konusu e posta ekinde TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİ’NDE ÇETELEŞME GERÇEĞİ başlıklı yazısını olduğu, 

TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİ’NDE ÇETELEŞME GERÇEĞİ başlıklı yazıda “İtirafçı Alaattin Kanat, Tuğgeneraller Hasan Kundakçı ve Veli Küçük gibi isimler Kürdistan’daki birçok faili meçhul cinayet ve terör
hareketinin yürütücüleri oldular.” yazdığı, 

6. sayfasında, Ermeni gazeteci Hrant Dink’in katlinin arkasında da JİTEM, Veli Küçük ve Emniyetin olduğunun yazdığı, 

8. sayfasında, Tetikçi, polis ve askerlerce kahraman gibi karşılanmış, İstanbul valisi ve Emniyet müdürü yeni cinayetler için yerinde bırakılmış ve baş aktörlerden Veli Küçük’ün yanından dahi geçilmemiştir yazdığı, 

13. sayfasında,  “Bu Oluşumların Başındakiler başlığı altında, Emekli Tuğgeneral Veli Küçük, AKP’li Turhan Çömez, birinci Ordu Komutanı emekli Org. Hurşit Tolon, eski Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur (Atatürkçü Düşünce Derneği genel başkanı), NATO eski Özel Harp Dairesi'nde başkanlık görevi de yapmış olan Fikri Karadağ, Özel Hareket Dairesi eski başkanı İbrahim Şahin, Vatansever Kuvvetler Güçbirliği Hareketi Derneği'nin Genel Başkanı Taner Ünal, Yüzbaşı Muzaffer Tekin,  Türk-Metal-İş Sendikası’nın 32 yıllık Genel Başkanı Mustafa Özbek, MGK eski Genel Sekreteri Tuncer Kılınç, emekli astsubay Mahmut Öztürk, Danıştay saldırganı Alparslan Arslan, emekli Binbaşı Zekeriya Öztürk, Kemal Kerinçsiz, İstanbul Ülkü Ocakları eski başkanı Levent Temiz, Türk Ortodoks Patrikhanesi'nden Sevgi Erenerol,  Eski Emniyet Müdürü Adil Serdar Saçan, Bekir Öztürk, İP Genel Başkanı Doğu Perinçek, Yalçın Küçük, Sedat Peker isimlerinin yanı sıra, birçok emekli asker, bürokrat, siyasetçi, öğretim görevlileri ve iş adamlarının isimlerinin yazılı olduğu, 

Ayrıca bu tür oluşumlara destek veren bazı kurumlar; Türkiye Kamu-Sen, Türkiye Esnaf ve Sanatkârları Konfederasyonu, Toplumsal Düşünce Derneği, Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD), Türkiye Emekli Astsubaylar Derneği, Hacı Bektaş-ı Veli Kültür Vakfı yazdığı,

Teşkilatlandıkları Başlıca Alanlar İstanbul, İzmir, Denizli, Trabzon, Sakarya, Bolu, Mersin, Hatay, Adana, Osmaniye, Kilis, Gaziantep, Diyarbakır, Düzce, Yozgat, Kırşehir, Kahramanmaraş, Kayseri, Niğde, Nevşehir, Aksaray, Eskişehir, Çanakkale, Bursa, Bilecik, Kütahya, Çorum, Isparta, Amasya, Burdur, Antalya, Karabük, Sinop, Konya, Şanlıurfa, Ankara ile Çankırı'nın Çerkes ve Kurşunlu ilçeleri”  yazdığı, 


 “Zengin_Millet_Platformu.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; şüpheliler Şener ERUYGUR ve Turhan ÇÖMEZ isimli şahıslarında aralarında bulunduğu birçok şahsın isminin yer aldığı, Zengin Millet Platformu adı altında oluşturulan yapıyla ilgili bilgiler ile bu yapıya destek verenler, Kalbi Türkiye için çarpan aydınlara -vatanseverlere açık mektup, Çözüm ve gerekçe, 300 yıllık açığın telafisi için, Program başlıkların yer aldığı, bu dokümanda, Mustafa Özbek, Turhan Çömez, Birol Başaran, Şener Eruygur, Tuncay Özkan isimli şahısların yanı sıra bir çok şahsın daha isminin yazılı olduğu, 


 “Kuzey Kürdistan Demokrat Partis,PDK-Bakur. Aziz Koluman.ppt” isimli Power Point dosyası incelendiğinde; Kara Harp Okulu Savunma Bilimleri Enstitüsü Terörist Organizasyonlar ve  Terörle Mücadele Yöntemleri, Öğretim Üyesi Aziz KOLUMAN tarafından Kuzey Kürdistan Demokrat Partisi hakkında hazırlanan HİZMETE ÖZEL gizlilik derecesine sahip sunum olduğu, 


Şüpheli de elde edilen resim dosyaları incelendiğinde operasyon kapsamında gözaltına alınan Veli Küçük, Kemal KERİNÇSİZ, Sevgi ERENEROL, Doğu PERİNÇEK, Emin GÜRSES, Güler KÖMÜRCÜ, Sinan AYGÜN, Hurşit TOLON isimli şahıslarla değişik yer ve zamanlarda birlikte çekilmiş fotoğraflarının olduğu,


 “22-03-2007-GOP-ESRAR SATIŞI.WMA” isimli ses dosyasının olduğu, içeriğinde ise, Turan ÇÖMEZ olduğu değerlendirilen kişi ve yanındakilerin bir araç içerisinden, uyuşturucu alışverişini gösteren görüntü ve se kayıtlarının olduğu,


 “M2U00395.MPG” isimli video dosyası içersinde,  yeni oluşacak siyasi bir yapı ile ilgili yapılan toplantıda Turhan ÇÖMEZ’in “Geçen hafta Yargıtay yeni seçilen başkanı ve heyetiyle görüştüm son derece gergin ve huzursuzlar. Anayasa Mahkemesi eğer reddederse bu anayasa değişikliğini bir sürpriz sonuç ortaya çıkabilir. ANAYASA MAHKEMESİ VE BAŞKANVEKİLİ VE BAZI ÜYELERİ ÇOK YAKIN DOSTLARIM. Bizim çalışmalarımızıda yakından takip eden insanlar. O cephedede çok büyük bir kaygı çok büyük bir gerginlik ve huzursuzluk söz konusu. Askeri cepheden muvazzaf arkadaşlarımla son dönemde görüşmedim ama Emekli arkadaşlarımki bunlardan bir tanesi bizim ekibimizin içerisinde onun isminide söyliyeyim. Aslında bizimle beraber olmak isteyen çok sayıda emekli paşa var ama ben böyle bir görüntüden hazzetmem doğru olmaz siyaseten doğru olmaz. Sadece bir temsilci ekibimizin içerisinde olsun dedim ve onların içerisinden neredeyse tamamen sivil hiçbir askeri vizyonu olmayan düşünce yapısı sivil olan bir arkadaşımızla beraberiz Alaattin PARMAKSIZ Paşa o bizim ekibimizin içerisinde. Onlarında son derece huzursuz ve gergin olduğunu gördüm.” “Bu arada Sayın ŞENER’le de yakın temasımız dostluğumuz var ki: Benim çok eski bir hukukumun olduğu dostumdur. Güvendiğim ve sevdiğim birisidir. Ona da sürekli geçen akşam bir grup milletvekiliyle beraber onlada uzun uzadıya toplantı yaptık. O da evet bu ülkenin bir siyasete, yeni bir siyasete ihtiyacı var akma zamanı değil. Ve bununla ilgili çokda fazla cesareti yok. Ama belki ilerleyen dönemde, bu belki kuvvetli bir belki olarak söylüyorum. Birlikte hareket etmemiz gündeme gelecek. Beraber bu yolculuğu sürdürmemiz gündeme gelecek. Bunun için şimdiden yorum yapmak ve değerlendirmek biraz erken o gün geldiğinde tekrar bu heyetle oturur olayların artısını eksisini detaylandırır.” dediği konuşmanın videosunun olduğu,

Şüpheli Turan ÇÖMEZ’ e ait Kingston marka filaş bellekde yapılan incelede; “1. İstişare Kararları.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, içeriğinde ise,  Büyük Türkiye İçin Gelecek Arayışı 1. Kongre Kararları isimli Belgede 16 Mart 2008 tarihinde Bolu Abant Palas otelde yeni siasal bir oluşumun meydana getirilmesi için yapılan bir toplantı ve alınan kararların yer aldığı, alınan kararlarda ise; “Türkiye Cumhuriyeti, kurulduğu günden bugüne, hiç bu kadar yoğun, karmaşık, çeşitli ve çok boyutlu risk ve tehdit altında kalmamıştır. Mevcut sorunlar, ilerleyen zaman diliminde, muhtemelen daha da derinleşme eğilimi gösterecektir.” “Türkiye’nin maruz kaldığı iç ve dış risklerin, tehditlerin ve sorunların mevcut iktidarın niyeti ile aşılamayacağı, kabiliyeti, vizyonu, birikimi ve donanımı ile çözümlenemeyeceği değerlendirilmektedir.” “Kongremiz, millet gibi düşünen, millet gibi hisseden, millet gibi yaşayan ve her şart ve durumda Türkiye’nin ulusal çıkarlarını koruyup kollayacak bir siyasal hareketin başlatılması kararlılığındadır.” “Bu siyasal hareket, duygularını, düşüncelerini, inançlarını ve umutlarını, tamamıyla Türkiye’ye adamış, her şart ve durumda, dış merkezlerin ve diğer güç odaklarının beklenti, direnç ve baskılarına boyun eğmeyecek milli ve ulusal bir siyasi hareket olacaktır.” “Bu siyasal hareket, bugün itibarı ile başlamış olup, çok boyutlu ve kapsamlı çalışmalarını sürdürecek ve uygun koşullar altında resmi hüviyet kazanacaktır.” “Merkez Yürütme Kurulu hüviyetinde çalışacak olan heyet en kısa zamanda teşekkül ettirilecektir. Heyet, süratle toplantılara başlayacak ve alt kurullarını oluşturacaktır.” yazdığı, 


 “Sait Eruçar.doc” isimli MSword dosyası içeriğinde ise; Doğu-Güneydoğu Sorunu başlıklı belgede Konu Koordinatörü olarak A. S. ve A. P. isimli iki şahsın isminin yer aldığı, Ekonomi, Nüfus Yapısı, Eğitim, Kaçakçılık, Feodal Düzen, Sosyal Devlet Anlayışı, Koruculuk, Güvenlik Güçlerinin Yetkileri, Sınırlar, Sempatizanlar, Abdullah Öcalan, Diplomasi, Ordu başlıklarının yer aldığı ve “Saygılarımla S. E.” yazdığı, 


“Görüşme notları.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; 22 Aralık 2001 tarihinde İstanbul ilinde H. Y. isimli şahısla yapılan görüşmeyle ilgili notların olduğu, İçişleri Bakanlığı Müfettişlerinden Özcan ERDOĞAN isimli şahsa dair kişisel verilerin yer aldığı, Gelen müfettiş ekibi ile sıcak temas sağlanabileceği, Özcan Erdoğan'ın statü zaafı uygun bir teknikle kullanılabileceği, şeklinde beyanların yer aldığı,

23 Aralık 2001 tarihinde Ömer KAYIR isimli şahısla yapılan görüşmeyle ilgili notların olduğu, Ali Müfit GÜRTUNA’nın açılacak bir yolsuzluk davasından suçlu olabileceği, Ankara’da yapılan Nusret Demiral, Nuh Mete Yüksel, Erol Özkasnak, M.Nuri Yılmaz, Melih Gökçek, Turgut Altınok isimli şahısların katıldığı iftar yemeğinde görüşülen konuların yazıldığı, Askerin ve Kıvrıkoğlu'nun 28 Şubat ile ilgili tavrı hala aynı ve hiç değişmediği, Asker aşırı sol söylemden ve kürt destekçiliğinden arındırılmış, ulus bilincini ön plana çıkartan bir solu destekliyor şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.

Şüpheli Turan ÇÖMEZ’ e ait HP İNVENT marka CD de yapılan incelede;  “isinaslı.wmv” isimli video dosyası olduğu, video kaydında ise, Skytürk televizyonunda yayınlanan, Özlem ZENGİN’in sunuculuğunu yaptığı, Haber Saati isimli programa Turhan ÇÖMEZ’in konuk olarak katıldığı, Anayasa Mahkemesi Başkan Vekili Osman PAKSÜT’ün takip edilmesi ile ilgili iddiaların konuşulduğu 30 dakika 23 saniyelik görüntünün olduğu, video içeriğinde ise,  “Sayın PAKSÜT benim çok eski bir dostum. Bağdat Büyükelçisi iken kendisiyle yakın dostluğumuz vardı. Bağdat’ta savaşı beraber yaşadık. O dönemden beride dostluğumuz devam etti zaman zamanda görüşürüz. O gün o mekanda tesadüfen karşılaştık. Eşiyle beraber yemeğe gelmiş. Bende bir grup arkadaşımla birlikte oradydım. Daha sonra olayın yaşandığını orada gördüm tanık oldum ve kendisiyle uzunca bir süre sohbet ettik” şeklinde beyanlarnın olduğu,

Şüpheli Turan ÇÖMEZ’ e ait WİTCD marka CD de yapılan incelede;  “yedek.zip” isimli arşiv dosyası içeriğinde, birçok fotograf ve doküman olduğu ancak şifreli olması nedeni ile açılamadığından, bahsi geçen arşiv dosyasının şifre çözümleme işlemlerinin devam ettiği,

Şüpheli Veli Küçük’ ün dijitallerinde yapılan inceleme sonucunda; sanatçı İ. T. CHP İstanbul Milletvekili N.S., Emekli Yargıtay Cum.Baş.Sav. V.S., Dr. Turhan ÇÖMEZ, Av. Kemal KERİNÇSİZ, Prof.Dr. B.B.’nin değişik şahıslarla çekilmiş görüntülerinin olduğu, 

Şüpheli Hüseyin VURAL’ ın CD ve DVD’lerinde yapılan inceleme sonucunda; üzerinde TUNCAY ÖZKAN-TURHAN ÇÖMEZ 21.07.07 ibarelerinin yazılı olduğu DVD açılamadığından incelenememiştir.

Üzerinde HATIRA,-SEVGİLİ CEVİZOĞLU 11.01.08; -TURHAN ÇÖMEZ,-TEKEL SATIŞI ibarelerisi bulunan DVD açılamadığından incelenememiştir.

Üzerinde Son - Hüseyin KIVRIKOĞLU Eski Gen.Kur.Bşk. - 6.Kaset  isimli DVD incelendiğinde, Hulki CEVİZOĞLU’ nun sunuculuğunu yaptığı Ceviz Kabuğu programında konuk olarak katılan E.B., O.Ö.,  ve telefon ile proğrama katılan Turhan ÇÖMEZ, N. E., Ü. K., R. İ., B.M., B. E.’ in katıldığı Terörle Mücadele konulu proğramın görüntülerinin olduğu, 

Sanık Sevgi ERENEROL’un 8 numaralı DVD’si incelendiğinde içeriğinde, eski AKP Milletvekili Turan ÇÖMEZ, Kemal KERİNÇSİZ VE Sevgi ERENEROL’un katıldığı konferansın görüntülerinin olduğu,

Sanık Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ün, e-maillinde yapılan incelemede, 15.Turhan Comez" isimli şahıs tarafından 11–04–06 tarihinde turhancomez@yahoo.com adlı e-mail adresinden gönderilen e-mail de “Sayın Öztürk, faksata sanırım bir sorun oldu. Bana ulaşmadı. Tekrar almam mümkün mü? SelamlarTurhan Çömez” Mzozturk <mzozturk@oncevatan.com.tr> wrote: başladığı içeriğinde ise; “Sayın Turhan Çömez,

Önce bize zaman ayırıp, değeri fikirlerinizi paylaştığınız için size teşekkür ediyorum. Siz yüce Türk milletinin bir temsilcisi olarak önce bizler için doğal olarak önemli bir konuma sahipsiniz. Buna ilave olarak şahsınızda ortaya çıkan kişisel özellikleriniz ve özellikle "vatan" konusundaki hassasiyetiniz ve bu hususta tek başınıza azimli ve karalı tutumunuz bizleri derinden mutlu etmiştir. Sizin konumunuza sahip ülke insanının bu denli duyarlılığının yanı sıra sayısal azlığı bizleri üzmesine rağmen, ilerlediğimiz yolda bizi kat be kat güçlendirmiş ve yalnız olmadığımızı göstermiştir. Bize gösterdiğniz değerli yakınlıktan ötürü sonsuz şükranlarımı sunar, kabul ederseniz kurulan dostluk ve samimi birlikteliğin devamını dilerim.

Sevgi ve Saygılarımla, Mehmet Z. Öztürk” yazdığı,

  Sanık Güler KÖMÜRCÜ’nün hard diskinde yapılan  incelemede, Resim2 079 isimli dosya içresinde bir aracın arka koltuğunda  Turhan Çömez isimli şahıs ile birlikte yan yana oturur vaziyette çekilmiş bir fotoğrafının olduğu, sanık Güler Kömürcü’nün sağ kolu omuz kısmına yakın  bölümünde bulunan “Siyah Hilal İçerisine Siyah Gamalı haç” dövmesi olduğu, 


Eski Deniz Kuvvetleri Komutanı Özden ÖRNEK’ in günlüklerinde yapılan icelemede;

31 Ekim  2003

008:45 - 009:15 - harekat istihbarat brifingi

10:15 - 10:45 – y. ü.'un ziyareti 

11:00 - 11:30 - Turan ÇÖMEZ'in ziyareti

14:00 - 14:30 - tuğg. E. a. ve tuğa. F. f.'nun ziyareti

15:00 - 15:30 - sayin komutan'in sayin genkur.bşk.ni  ziyareti

16:30 - 16:50 - karaman valisi i. m.'in ziyareti

17:00 - 17:30 - özel ziyaret (Ç.B.)

109:30 - 22:30 - genkur.bşk. Evsahipliğinde akşam yemeği,

“Turan Çömez AKP milletvekili. Bekar ve doktor. Bir buçuk yıl BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN’nin genel sekreterliğini yapmış Konuşmlarımızın anında BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDOĞAN’ye gideceğini bilerek konuştum. Değişik ve iyi yetişmiş bir AKP’li Kendisine önce Kıbrıs konusu hakkındaki görüşlerimi söyledim. Politikamızın İktidar partilerini destelemek ve Denktaş’a destek olması gerktiğini. Kıbrısın bizim için ne kadar önemli olduğunu anlattım. Başbakan’a ileteceğini, Başbakan’ının bazen çok acemi danışmanların günlük görüşler ile yönlendirildiğini söyledi. Sonra kendisine turban konusunda partisinin ne kadar yanlış yaptığını izah ettim. Arkasından eğitim ile ilgili olarak konuştuk Kendi fikirkerini dinledim Eğer takiyye yapmıyorsa çok güzel ve tam benim kafamdaki gibi bir din eğitimi modeli var. Söylediklerinin onda birini MEB’ı söylemiş olsaydı bütün ülke onu ayakta alkışlardı. Sonra Irak meselesini konuştuk. Cumhurbaşkanı’nın respsiyonuna hükümet hariç diğer AKP’ller gelmemesine rağmen  kendisi katılmış” yazdığı, 


19 Haziran 

         
-08.50

Charles De Gaulle/Parıs’e Varış


-10.05-14.25
Charles De Gaulle / Parıs – Ata/İstanbul’a İntikal (AF-1590)

Paris havaalanında bizi tekrar Deniz ateemiz karşıladı. Yaklaşık bir saat kaldıktan sonra tekrar uçağa binerek İstanbul’a hareket ettik. İstanbulda yağmur yağıyordu. Bir buçuk saat beklayacağiz derken kırkbeş dakika nedn geçiktiği belli omayan uçağa binerek Ankara’ya doğru yolumuza evam ettik. Uçak’ta bir çok milletvekili ile berber gitik. Bunlardan biride Turhan Çömez’di (AKP). İlginç bir kişiliği var Konuşunce kendize acaba bu adm AKP’de ne arıyor diye sorabilirsiniz. Sevil açtı ağzını yumdu gözünü ağzına geleni am genellikle AKP’nin yanlışlıklasrını adama söyledi. Bu rada DEP’lilerede dokunarak “Onları salıvermeden önce keşke Gazilerin rehabilitasyon merkezine gitseydinizde bakalım aynı fikirde olurmuydunuz” dedi. Adam bayağı etkilendi. Neyse sonunda salimen ve tam 24 bucuk saat sonra Ankara’ya gelebildik” yazdığı,  

Sanık Doğu PERİNÇEK’in  dijitallerinde yapılan incemeler sonucunda, d:\ergenekon arsiv\dİjİtaller tutanaklar\doğu perİnçek\dİjİtaller\ulusal kanal\ekonomi_ruhsar_senoglu_seagate_6be085h7_6.4gb_bulunanlar\doc\turhan çömez reyting.doc isimli dosya içeriğinde; 

From : Turhan Feyizoğlu

Haber Ajanda Dergisi’nden Gülenay Pınarbaşı’nın Turhan Çömez’le yaptığı röportaj

Ankara Enstitusu - Web Posta webposta@ankaraenstitusu.org
“BANA YUNANİSTAN’IN RAYTİNG ŞİRKETİNİ VERİN, SİZE ON YIL İÇİNDE ELİNDE TÜRK BAYRAKLARI İLE DOLAŞAN YUNANLI BİR NESİL YETİŞTİREYİM”

Turhan Çömez... Tezkere görüşmeleri sırasındaki Irak gezisi, Latin Amerika’daki solcu liderlerle görüşmeleri, Maliye Bakanı’na beklenmedik çıkışı, aynı hükümette yer aldığı Aileden Sorumlu Devlet Bakanı Nimet Çubukçu’yu yetiştirme yurtlarındaki sorunları örtbas etmekle suçlayışı, Nazım Hikmet’in mezarını ziyareti ve milletvekilliğinin son günlerinde ki “Bizler kurşun asker değiliz, el kaldırıp indirme makinesi de değiliz” demeciyle ciddi tartışmalara yolaçtı… 

Turhan Çömez... Tezkere görüşmeleri sırasındaki Irak gezisi, Latin Amerika’daki solcu liderlerle görüşmeleri, Maliye Bakanı’na beklenmedik çıkışı, aynı hükümette yer aldığı Aileden Sorumlu Devlet Bakanı Nimet Çubukçu’yu yetiştirme yurtlarındaki sorunları örtbas etmekle suçlayışı, Nazım Hikmet’in mezarını ziyareti ve milletvekilliğinin son günlerinde ki “Bizler kurşun asker değiliz, el kaldırıp indirme makinesi de değiliz” demeciyle ciddi tartışmalara yol açtı… 

Peki şimdi ne yapıyor? Türkiye’de medya eliyle gerçekleştirilen büyük değişimi, “stk”lar öncülüğündeki gelişmeleri nasıl değerlendiriyor…” yazdığı,

d:\ergenekon arsiv\dİjİtaller tutanaklar\doğu perİnçek\dİjİtaller\İşçİ partİsİ ankara\samsung s06qj20yc90522 80gb\doc\20060820 ustram genel kurulu.doc - 25600 Byte isimli dosya içeriğinde;

Ulusal Strateji Merkezi Genel Kurulu 

Milli Hükümet Programı Kurultayı

Güvenlik ve Dış Politika

Prof. Dr. Turhan Çömez yazdığı, 

d:\ergenekon arsiv\dİjİtaller tutanaklar\doğu perİnçek\dİjİtaller\İşçİ partİsİ ankara\samsung s08ej1cp120557 basınbürosu 80gb\doc\doc\ekonomİ toplantisi.doc dosya içeriğinde; “29 Şubat 2008 Cuma günü sınırlı sayıda davetli ile birlikte, “Türkiye ekonomisi nereye gidiyor?” konulu bir toplantı gerçekleştireceğiz. 

Yirmişer dakikalık iki sunuşun ardından, toplantımız kişisel katkıların yapılması ile sürdürülecektir.

Toplantımıza katkıda bulunmanızı dileriz.

Saygılarımla.

Doğu Perinçek

İşçi Partisi

Genel Başkanı

29 Şubat 2008, Ankara- Ekonomi Toplantısına Davet Edilecek Şahsiyetler

Turhan Çömez” ve bir çok kişinin isminin yazdığı, 

Sanık Oktay YILDIRIM’ ın dİjİtaller\samsung s0aej10y712411 hd120ij\web pages isimli dosya içeriğinde; 

“Kuvvai Milliye Derneği (Turhan ÇÖMEZ’in Veda Mektubu)

Turhan Çömez'in Veda Mektubu

AKP'den milletvekili adayı olmayacağını açıklayan Turhan Çömez, bir veda mektubu yazdı. İşte Çömez'in duygusal vedası...

15 Mayıs 2007 Salı 07:49” yazdığı, 

Şüpheli Hasan Ataman YILDIRIMIN’dan elde edilen CD’lerin yapılan incelemesinde, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜdavasından yargılanan tüm sanıklar hakkında örgütsel içerikli notların düşüldüğü, şüpheli Turan ÇÖMEZ hakkındada Turhan Çömez ek savunmaya gerek yok, yurt dışında. Kesinlikle dönmemeli” yazdığı,

Şüpheli Mustafa ÖZBEK’den elde edilen dokümanlarda yapılan inceleme sonucunda 17 ile numaralandırılan dokümanın içeriğinin;  “27.02.2008 tarihli Yeni Dünya Düzeninde Türkiye’ nin Yol Haritası Geçmişten geleceğe Türkiye Stratejik Öngörü OP. DR. TURHAN ÇÖMEZ Balıkesir Milletvekili başlıklı doküman olduğu” yazdığı, 

Turhan ÇÖMEZ’in Ek İnceleme Raporunda;

Fener Rum Kilisesi adına, Bergama'da yasadışı siyasi ayini yöneten metropolit Prof. Dr. Yuannis ZİZİULAS Yunanistan vatandaşı çıktı!!!

From:"milliguc@kuvvaimilliye.net" <scf@stcpc.org>  To: "Turhan Comez" turhancomez@yahoo.com
Formun Altı

Merhaba Turhan beyf,
 sabahın ilk saatlerinde e-mailinizi okudum moralim düzeldi. 

hiç değilse bugüne umutla bakacağım. 

sanırım soru önergesini ek olarak yollamamışsınız... 

verdiğiniz soru önergesi ile ilgili basın açıklaması yapabilirmiyiz?

ekte 15 mayıs'ta Türkiye genelinde siyasi yaşamın alt yapısı hedef alınarak başlatacağımız bir aydınlanma faaliyeti var . onuda değerlendirmek üzere bilginize sunuyorum. 

 

Saygılarımla
 Muammer KARABULUT  

----- Özgün İleti -----

Kimden : "Turhan Comez" 

Kime : "milliguc@kuvvaimilliye.net" 

Gönderme tarihi : 9/05/2006 1:30

Konu : soru önergesi

MUAMMER BEY, VERDİĞİNİZ BİLGİLER İÇİN TEŞEKKÜRLER.

EKTE YARIN SAYIN AKSU'YA VERECEĞİM SORU ÖNERGESİ VAR.

İLGİLERİNİZE,

SELAM VE SAYGILARIMLA

TURHAN ÇÖMEZ
"milliguc@kuvvaimilliye.net" <scf@stcpc.org> wrote:

Meydanı boş bulan sayın Bartholomeos, Bergama'da bugün yasalara saygılı olduğunu belirtmiş. 

- Onun için soruyoruz? 

Bergama'da tören yaptırdığın ve atadığın Bergama metropoliti yasal mı? 

 Konuyla ilgili basın açıklması ekte,

 Saygılarımızla
 Muammer KARABULUT
Milli Güç Platformu

Şüpheli İlker GÜVEN’den elde edilen dokümanlar içersinde,  “Op.Dr. Turhan ÇÖMEZ’e ait kartvizit olduğu, 

Şüpheli İlker GÜVEN’in Emniyet İfadesinde, Avrasya Vakfının olduğu konferansa Şener ERUYGUR ile birlikte gittiğini, konferansı Turhan ÇÖMEZ’in sunduğunu beyan etmiştir.

Şüpheli Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde özetle; 19.06.2008 günlü M. A.  ile yaptığı görüşme sorulduğunda, M. A.’ ı siyasi partiye davet ettiğini, M.A’ yı kurmayı düşündüğü patiye katılan Y.O’ nın Turan ÇÖMEZ ile geçmişteki görüşme yaptığını, kendilerine katılabileceğini anlattığını, görüşmenin Turan ÇÖMEZ’ in Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçersindeki konumunun henüz aleniyet kazanmasından önceki görüşme olduğunu, görüşmede Yalçın Küçük’ ün Turan ÇÖMEZ konusundaki değerlendirmelerinin şahis konular olduğunu, açıklamak istemediğini, 

Turan ÇÖMEZ’ i AKP millet vekili olarak tanıdığını, Kanaltürk de ana haber bültenine konuk olarak davet ettiğini, bunun dışında ilişkisinin olmadığını,

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ın Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde, dijitalleri arasında bulunan  “Lula makale” isimli word dosyasında “ TURAN ÇÖMEZ TÜRKİYE-BREZİYA PARLEMENTOLAR ARASI DOSTLUK GRUBU BAŞKANI” başlıklı belge sorulduğunda, Turhan Çömez’i henüz milletvekil iken gazetenin Ankara bürosana gelip kendisiyle görütüğünü, o sıralarda partinden ayrılma ve ihracı gündemde olmadığını, ancak partinin politaklarını eleştirdiğini, bakanlık beklentisinin gerçekleşmeyince muhalif olduğunu, Başbakana bu kadar yakın olup da sonradan muhalif olmasının samimi gelmediğini, sorulan belgeyi Turan ÇÖMEZ’ in vermdiğini, faks veya e-mail yoluyla gelmiş olabileceğini, özel bir isteği olmadığını, yalnız kendilirini anlamaya başladığı yönünde sözler söylediğini,

5046 de kayıtlı 08.06.2008 saat: 21.37 de sıralarında Mustafa ÖZBEK ile yaptığı görüşmesi sorulduğunda,  Mustafa ÖZBEK ile bir ay önceki görüşmede bahsettiği taşin işi ve yukarıda anlattığı siyasi hareket başlatma çabaları ile ilgili görüşme olduğunu, Hurşit TOLON ve Turcan ÇÖMEZ ile ne gibi bir diyaloğu olduğunu bilmediğini, 

Sanık Vedat YENERER’in  Emniyette alınan ifadesinde; 2004-2005 ve 2006 yıllarında sahibi olduğu internetajans.com olarak Türkiye’nin Ulusal Bütünlüğü, bayrak sevgisi gibi konularda medyada yer almış isimlere yılın kuvvacısı adı altında bir heykeltıraşa hazırlattığı ödülleri dağıtığını, yaklaşık olarak her yıl 20-25 kişiye düzenlediği törenle bu ödülleri verdiğini,  2006 sonuna kadar toplam 75 kişiye ödül verdiğini,  Bunların içinde Veli Küçük, Avukat Kemal KERİNÇSİZ, Sevgi ERENEROL, Rauf DENKTAŞ, Turhan ÇÖMEZ, Emin GÜRSES, Y.N.Ö. gibi siyasi, akademisyen ve gazetecilere ödül verdiğini, 


Şüpheli Sinan Aydın AYGÜN’ün Emniyet İfadesinde, 

Tape No:4952’da 17.05.2008 günü SAAT 11:04’de X ERKEK ŞAHIS  ile YAPTIĞI telefon görüşmesi sorulduğunda; görüşmeyi yaptığı kişiyi hatırlamadıağını, Konya da Demokrat partinin bir üyesi olduğunu, Turan ÇÖMEZ haricinde diğer şahısları tanımadığını, siyasi bir oluşum ve parti çalışmalarının olduğunu tahmit ettiğini, 

Tanık Müslüm ÖZTÜRK’ün Emniyet İfadesinde, 2004 yılında Turhan ÇÖMEZ’ in millet vekili olduğu dönemde Hükümet tarafından şehit ve gazi leri kapsayan 13 genelge 3 tane kanun çıkartıldığını, Sayın başbakanın şehit ve gazi ailelerine göstermiş olduğu ilgiden dolayı kendisini ziyaret edip plaket vermek istediklerini, Turan ÇÖMEZ’ in daha önce sayın başbakanın özel kalem müdürlüğünü yaptığını bildiği için başbakana rahatça ulaşabiliriz düşüncesiyle Turan ÇÖMEZ’ in meclisteki odasına Eraslan ŞENGÜL, Hüseyin ALABAŞ ve İsmail BÖLÜKOĞLU gittiğini,  kendisine yazdırmış olduğu bu konuyu anlatıp Başbakanla görüşmeleri hususunda yardımcı olmasını istediklerini, Turan ÇÖMEZ’in   “şehidimize kelle diyen Apoya sayın diyen bir Başbakana ödülmü vereceksiniz” demesi üzerine adeta bir azar işitmiş gibi olduklarını,  Turan ÇÖMEZ’ in Cumhuriyet Mitingleri ile alakalı sekreteri aracılıgıyla tarafından görüşme talebi olduğunu, ancak kendisinin daha önce yapmış olduğu açıklamadan dolayı amaçlarının farklı olduğunu düşünerek görüşmediklerini beyan etmiştir.
Şüphelilerin Telefon rehberlerinde yapılan icelemeler sonucunda; 

Sanık Doğu PERİNÇEk’e ait Nokia marka cep telefonuna takılı hattında;  Turhan ÇÖMEZ’in 533 468 80 70 numaralı telefonunun kayıtlı olduğu,

Şüpheli Yusuf BEŞİRİK’e ait Nokıa marka cep telefonuna takılı hattında Turhan ÇÖMEZ’in 0 505 777 10 01 numaralı telefonunun kayıtlı olduğu,

Şüpheli Satılmış BALKAŞ’ a ait Samsung marka cep telefonunda Turhan ÇÖMEZ’e ait 505 777 10 01 numaralı telefonun kayıtlı olduğu,

Sanık Güler KÖMÜRCÜ nün-Turhan Çömez’ in kullandığı, 0542 5395464 nolu GSM hattı ile 1682 kez görüştüğü, Güler KÖMÜRCÜ nün Turhan Çömez’ in kullandığı 0505 7771001 nolu GSM hattı ile 384 kez görüştüğü,  Güler KÖMÜRCÜ nün Turhan Çömez’ in kullandığı, 0312 4280011 nolu sabit hattı ile 6 kez görüştüğü,

Sanık Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK’ün Turhan Çömez’ in kullandığı 05057771001 nolu GSM hattı ile 1 kez görüştüğü, 

Turhan Çömez’ in kullandığı 05425395464 nolu GSM hattı ile 2 kez görüştüğü, 

Sanık Veli Küçük’ün Turhan Çömez’ in kullandığı 0542 5395464 nolu GSM hattı ile 2 kez görüştüğü,

Turhan Çömez’ in kullandığı 0505 7771001 nolu GSM hattı ile 8 kez görüştüğü tespit edilmiştir. 

Şüpheli Turhan ÇÖMEZ’in dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu görüşmeler  


GÖRÜŞTĞÜ ŞÜPHELİ VE SANIKLAR    

 SAYI 

1
Ahmet Hurşit TOLON



98

2
Doğu PERİNÇEK
           

  
    
6

3
Erhan GÖKSEL
          

             
130

4
Emin ŞİRİN
                      

                
7

5
Ertaç GİRAY                               
                
4

6
Gürbüz ÇAPAN
                                       
22

7
Güler KÖMÜRCÜ
                                     
595

8
Hasan Ataman YILDIRIM                                 
8

9
Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK                              
3

10
Mehmet Fikri KARADAĞ
                             
1

11
Muammer KARABULUT
                             
2

12
Mustafa Ali BALBAY
                             
4

13
Mustafa ÖZBEK
                                         
6

14
Sinan Aydın AYGÜN
                            
83

15
Ahmet Tuncay ÖZKAN
                              
1

16
Ufuk M. BÜYÜKÇELEBİ                                 
2

17
Ünal İNANÇ


                              
4

18
Vedat YENERER

                              
6

19
Veli Küçük


                            
15

20
Yusuf BEŞİRİK

                              
1

e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirlmesi 


Şüpheli Turan ÇÖMEZ’in mevcut deliller, incelemeler ve telefon görüşmeleri göz önüne alındığında, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN yargılanan sanıklarından, Güler KÖMÜRCÜ, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Veli Küçük, Doğu PERİNÇEK, Erkut ERSOY, Bekir ÖZTÜRK, Sevgi ERENEROL, Oktay YILDIRIM, Muammer KARABULUT, ile devam eden soruşturmada ki, şüphelilerden Mehmet Şener ERUYGUR, Ahmet Hurşit TOLON, Sinan Aydın AYGÜN, Ferda PAKSÜT, Mustafa ÖZBEK, Mustafa Ali BALBAY, Emin ŞİRİN, Sabih KANADOĞLU ve Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ ile irtibatlı olduğu belirlenmiştir. 

“Tape No:7710  , 19.06.2008 tarihinde Ahmet Tuncay ÖZKAN ile Metin AKPINAR’ ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.T. ÖZKAN’ın “Ama partinin tamamı bizim kadrolar tarafından oluşturulacak burda önemli olan şey abi ne kadar çok merkezde insanla yolculuk yapabilirsek ne kadar çok merkeze insan katabilirsek o kadar çok şey olacak ıı kabulü artacak ….Aptüllatif ŞENER çalışıyor aynı zamanda Turan şeyde çalışıyor ÇÖMEZ” dediği, A.T. ÖZKAN’ ın “ÇÖMEZ ŞEYDE BİZİMKİLERLE GÖRÜŞÜYOR” dediği 

Görüşme içeriğinden şüpheli Turan ÇÖMEZ in de ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst düzey yapılanmasıyla irtibatlı olduğu ve birlikte hareket ettiği anlaşılmaktadır.

Şüpheli Turan ÇÖMEZ in üye olduğu partideyken bile gizlice ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜüyeleriyle görüşmeler yaptığı, örgütün tertiplediği, panel ve toplantılarda konuşmacı olarak katıldığı, kendisine Güler KÖMÜRCÜ tarafından Mart 2007 tarihinde yönlendirilen e posta içeriğindeki isimler arasında, “Yusuf Ziyad.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; yusuf_ziyad07@yahoo.co.uk isimli elektronik posta adresinden gulerkomurcu@superonline.com isimli elektronik posta adresine gönderilen elektronik postanın turhancomez@yahoo.com isimli elektronik posta adresine yönlendirildiği tespit edilmiştir. 


Söz konusu e posta içerisinde Yusuf Ziyad isimli şahıs Irak Kürdistan Federe Bölgesinde yaşayan Türkiyeli bir Kürd olduğunu, ifade ederek söz konusu e posta ekinde TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİ’NDE ÇETELEŞME GERÇEĞİ başlıklı yazısını göndermiştir. 


TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİ’NDE ÇETELEŞME GERÇEĞİ başlıklı yazıda “İtirafçı Alaattin Kanat, Tuğgeneraller Hasan Kundakçı ve Veli Küçük gibi isimler Kürdistan’daki birçok faili meçhul cinayet ve terör
hareketinin yürütücüleri oldular.” şeklinde devam eden yazının;

8. sayfasında,
“Bu Oluşumların Başındakiler
..Tuğgeneral Veli Küçük, …AKP’li Turhan Çömez, …birinci Ordu Komutanı emekli Org. Hurşit Tolon, eski Jandarma Genel Komutanı Orgeneral Şener Eruygur (Atatürkçü Düşünce Derneği genel başkanı), emekli tuğgeneral Hasan Kundakçı, …NATO eski Özel Harp Dairesi'nde başkanlık görevi de yapmış olan Fikri Karadağ, Özel Hareket Dairesi eski başkanı İbrahim Şahin, Korkut Eken, emekli General İ.Y.,  Vatansever Kuvvetler Güçbirliği Hareketi Derneği'nin Genel Başkanı Taner Ünal, Nihat G., Halit Bozkurt, .. Yüzbaşı Muzaffer Tekin, Yasin Alparslan, emekli General A. P,  Türk-Metal-İş Sendikası’nın 32 yıllık Genel Başkanı Mustafa Özbek, … MGK eski Genel Sekreteri Tuncer Kılınç, Ressam VKGH yöneticisi Mustafa Alpay, VKGH Beykoz Şube Başkanı Ercan Cin,  emekli astsubay Mahmut Öztürk, Danıştay saldırganı Alparslan Arslan, emekli Binbaşı Zekeriya Öztürk, Kemal Kerinçsiz, İstanbul Ülkü Ocakları eski başkanı Levent Temiz, Türk Ortodoks Patrikhanesi'nden Sevgi Erenerol, Mustafa Özbek, emekli Danıştay Başkanı E.Ç.  Eski Emniyet Müdürü Adil Serdar Saçan, Bekir Öztürk, .İP Genel Başkanı Doğu Perinçek, Yalçın Küçük,  Sedat Peker, Sedat Ş., Hürriyet ve Değişim Partisi (Hür Parti) Genel Başkanı Yaşar O., tarihçi-yazar Turgut Ö., Yargıtay eski Cumhuriyet Başsavcısı Vural S. ve MHP’li Mehmet G., .. vepek çok kişi, .. 

Ayrıca bu tür oluşumlara destek veren bazı kurumlar,… Toplumsal Düşünce Derneği, Atatürkçü Düşünce Derneği (ADD), Türkiye Emekli Astsubaylar Derneği” 
gibi isimlerin bulunduğu listenin soruşturmamızdan çok önce hazırlanıp sanık Güler KÖMÜRCÜ’ye ve Güler KÖMÜRCÜ tarafından da şüpheli Turan ÇÖMEZ’ e gönderildiği göz önüne alındığında, şüpheli Turan ÇÖMEZ’in bilerek ve isteyerek ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN içinde olduğu ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaçlarına uygun faaliyetlerde bulunduğu anlaşılmaktadır. 

Yukarıda verilen listenin genelde soruşturmamız kapsamındaki şüpheliler ve sanıklardan oluşması da ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN örgütsel faaliyetlerinin belirli kişiler eliyle yürütüldüğü izlenimi oluşması açısından dikkat çekicidir. 

Şüpheli Turan ÇÖMEZ in tüm deliller kapsamına göre ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyesi olduğu, kaos ortamı oluşturmak ve cebir şiddet  kullanmak suretiyle yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs eylemlerine iştirak etteiği, yürütülen soruşturma sırasında yurt dışına firar ettiği hakkında yakalama kararı çıkarılmasına rağmen halen yakalanamadığı ve örgütsel faaliyetlerinden ötürü halen firarda olduğu sabit olmakla, eylemleri gereğince TCK’nun 314/2, 312/1, 3713 sayılı kanun 5.md. TCK. 53, 58/9 ve 63 maddeleri gereğince cezalandırılması gerekmektedir. 

15- Şüpheli Ferda PAKSÜT

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı 


Şüpheli Ferda PAKSÜT’ ün Emniyette ifadesi alınmamıştır.

    Savcılık beyanı

Şüpheli Ferda PAKSÜT’ ün Ankara Cumhuriyet başsavcılığında alınan ifadesinde, Ergenekon terör örgütüne üye olmak suçundan haklarında işlem yapılan şahıslardan Ahmet Hurşit TOLON ile kokteyllerde tanıştığını, Sinan AYGÜN’ü tanıdığını, Turhan ÇÖMEZ’i de eşinin Bağdat Büyükelçisi olduğu dönemde milletvekili olarak bu bölgede hastane yapımı için geldiği dönemde tanıdığını, ailece samimi olduklarını, diğer şahısların hiçbirini tanımadığını,  

28.03.2008 günü Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede "..dün Raportör şeyi verdi raporu" "Doğru doğru çift taraflı", "...esas reddedilme yönünde de" "Yalnız biz basına öyle demeç verdik" "Ama biz ortalığı karıştırmak için öyle şey yapıyoruz ki biraz karışsın, şimdi" "..Raportörün raporu öyle diye basında çıkarsa bunlar iyice rahatlar" "Ama iyice tutuşmuşlar. Bulgaristan'dan geri adım atacağım diye demeç veriyormuş" şeklindeki ifadelerinin Turhan ÇÖMEZ ile telefonda fazla konuşmak istemediğinden yaptığını, buradaki yönlendirmeden kastının basının peşini bırakmasını söylemek amacıyla olduğunu, 

 03.04.2008 günü Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmenin, Turan ÇÖMEZ’in dönemin Cumhurbaşkanını ziyareti ile ilgili olduğunu, 

02.04.2008 günlü görüşmeyi Ersin BAL isimli gazeteci arkadaşı ile yaptığını, Ersin’e kendisine sormuş olduğu için Anayasa Mahkemesi üyelerinin maç seyretmek amacıyla İstanbul’a gittiğini söylediğini, 

03.04.2008 günü Ersin BAL ile yaptığı görüşmede geçen “Kapatma davasının sonucu değişebilir” ifadesinin şahsi görüşü olduğunu, yukarıda belirtildiği üzere mahkeme üyelerinin İstanbul’a gidişini Ersin BAL’a söylemesinin nedeninin, buna ilişkin haber yapılmasını veya mahkeme başkanı ve üyelerinin görüntülerinin alınmasına yönelik olmadığını, AKP hakkındaki kapatma davasının sonucunu etkilemeye amacıyla bir girişiminin bulunmadığını, 

04.04.2008 günü Ersin BAL ile yaptığı görüşmeyle ilgili; Ersin'e hitaben söylediği “Maç ayağına bazıları toplantı yapmış” cümlesini sehven kullandığını, buradaki kastının maç seyretmek amacıyla mahkeme başkan ve üyelerinin bir araya geldiğini ifade etmek olduğunu, 

20.06.2008 tarihinde Ersin BAL ile yaptığı görüşmeyle ilgili, “Anayasa Mahkeme Başkanı H.K hakkında broşür dağıtılarak istifaya çağırılması” hususunu televizyon ve gazete haberlerinden duyduğunu, yine Anayasa Mahkemesi Raportörünün Ankara Hukuk Fakültesinde bir panele katıldığını arkadaşından işittiğin, bu konuları arkadaşı olan Ersin BAL ile paylaştığını, 

 20.06.2008 günü Ersin BAL ile yaptığı telefon görüşmesiyle ilgili; “Darbe karşıtı kişilerin düzenlediği bir konferansa katılmış O.C” şeklindeki sözlerinden darbe yanlısı bir şahıs olduğu şeklinde algılanamayacağını, raportör O.C’ın böyle bir panele katıldığını Ersin BAL’dan öğrendiğini, bu arkadaşı ile olan sohbetlerinde bazen dikkatsizlikle Anayasa Mahkemesi Üyelerinin ne yaptıklarını ve nereye gittiklerini anlatmış olabileceğini, fakat bu sözlerini Ersin BAL tarafından haber yapılması amacıyla söylemediğini, 

17.07.2008 günü Ersin BAL ile yaptığı görüşmeye ilgili, “A.A’ın oğlunun sende biliyorsun bende biliyorum Belediye ile ilişkisini” şeklindeki sözlerin sohbet amacıyla söylendiğini, bu hususta haber yapması için Ersin BAL’ dan herhangi bir talepte bulunmadığını, 

30.07.2008 günü, Ersin BAL ile yaptığı görüşmeyle ilgili, “Böyle bir şeye izin veriyor ki, markaja alınmaya” ifadesinde geçen “markaja alınma” ve “Belediye’den oğlu iş aldı, bunun üstüne gitmediniz” şeklindeki ifadeleri hatırlamadığını, 

30.07.2008 günü saat 13.39’da Ersin BAL ile yaptığı görüşmeyle ilgili,  “Seninki kayıyo…, şimdi H....’le yemek yiyor beraber” şeklindeki sözlerini  hatırlayamadığını, arkadaşı Ersin BAL ile kapatma davasının sonucu hakkında yemek iddiasına girdiklerini, görüşmenin buna ilişkin olduğunu, 

30.07.2008 günü saat:14.34'de  Ayfer isimli şahıs ile yaptığı görüşmeyle ilgili, “A.....yakın markajdaymış, duydunuz mu?”, "Beyefendinin ona iki çift lafı var. Yemin ettirdim ölümü öp diye. Söylemezsen dedim. Bunun 3 senesi kaldı bundan sonra senin bak yine bi Başkan olabilirsin belki şansın var. Ama doğru dürüst hareket etmezsen o şansını kaybedersin de dedim." şeklinde kullandığı sözleri hatırlayamadığını, 

30.07.2008 günü saat: 17.01'de Y.A ile görüşmeyle ilgili,  kendisine basından aldığı habere göre AKP’nin 8’e 3 oyla kapandığını söylediğini, görüşmelerinin basın tarafından sorun haline getirildiğini, bu nedenle sadece bu kişiyle değil, diğer arkadaşlarıyla da dava sonrasında rahat rahat görüşebileceğini telefonda söylediğini, 

30.07.2008 günü saat 17.26’da yaptığı telefon görüşmesiyle ilgili, görüşmeyi gazeteci M.D ile yaptığını, kendisinin de gazetelerden aldığı bilgileri onlarla paylaştığını, 

30.07.2008 günü saat 18.05’te Y.A ile yaptığı görüşmeyle ilgili,  “Demek ki bazıları bazı şeyleri alıyorlar, aldılar" şeklindeki ifadeyi medya ve gazetelerin Anayasa Mahkemesi’nden aldıkları bilgiler olarak söylemeye çalıştığını, ayrıca "Bende size bir iki tane konuda şey verecem onları araştır", şeklindeki beyanlarının ise gazetecilerin kendisine sorduğu bazı ihaleler ile ilgili olduğunu, bu hususun araştırılması amacıyla bu cümleyi kullandığını, 

30.07.2008 günü saat: 18.19’da Ersin BAL ile yaptığı görüşmeyle ilgili, "Niye Belediyeden aldığı ihaleyi, oğlu ne iş yapıyor bunun niye araştırmıyorsunuz, niye oğlunun ne iş yaptığı belli, belediyeden ihale alıyor, bunu niye araştırmıyorsunuz" şeklindeki sözleriyle bazı Anayasa Mahkemesi üyelerinin çocuklarının belediyeden iş aldığığı, bu hususun araştırılmasını, arkadaşı Ersin’e söylediğini, 

31.07.2008 günü saat:13.02’de Ersin BAL  ile yaptığı görüşmeyle ilgili, AKP’nin kapatma davasının bitip bitmemesi hususundaki normal sohbet olduğunu, söylediği sözleri adı geçen mahkeme üyesinin menfaat temin ettiği anlamında kullanmadığını, 

31.07.2008  günü  Gökçer isimli şahıs ile yaptığı görüşmeyle ilgili, “BİZEDE O KADAR ÇOK TEKLİFLER GELDİ Kİ" sözlerini Anayasa Mahkemesi kararıyla ilgili kullanmadığını, eşinin daha önce Büyükelçilik dönemine ait kendilerine yapılan tekliflerden bahsetmek amacıyla bu şekilde konuştuğunu, 

 01.08.2008 günü Hüseyin isimli şahıs ile yaptığı görüşmeyle ilgili, Hüseyin’in gazeteci olduğunu, bu şahsın daha önce kendisiyle ropörtaj yaptığını, “Yıkılmadık, ayaktayız” cümlesini eşi ve kendi üzerindeki baskıları ifade etmek amacıyla kullandığını, “Darbeyi yiyen biz olduk” cümlesinin de adı geçenin şahsi görüşü olduğunu, hakkında ileri sürülen iddiaları reddettiğini beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar, 


Şüpheli Ferda PAKSÜT ile ilgili herhangi bir arama ve el koyma işlemi yapılmamıştır.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:7152, 28.03.2008 günü saat: 12.27 de Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede özetle; şüphelinin, "..dün Raportör şeyi verdi raporu" dediği, Turhan’ın  "Doğru mu gazetelere yansıyan" dediği, şüphelinin "Doğru doğru çift taraflı" "...esas reddedilme yönünde de" "Yalnız biz basına öyle demeç verdik" bu sırada açık olan megafonda arka planda konuşmaya dahil olan erkek şahsın " Karar mahkemenin diyor tabi sonuçta ama yani kendi görüşüde şey reddedilmesi lazım deliller yetersiz diyor yani” devamında ‘Ama biz ortalığı karıştırmak için öyle şey yapıyoruz ki biraz karışsın, şimdi"dediği şüphelinin  "..Raportörün raporu öyle diye basında çıkarsa bunlar iyice rahatlar" "Ama iyice tutuşmuşlar. Bulgaristan'dan geri adım atacağım diye demeç veriyormuş" dediği,

Tape No:7112, 03.04.2008 günü saat: 17.57te şüphelinin, Turhan
ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede özetle, şüphelinin Turhan ÇÖMEZ'e "Naptın dünkü görüşme nasıl gitti aman bugünkü. , Hı, şeyi nasıl görüyor? O… abi nasıl görüyor?"
dediği, Turhan ÇÖMEZ'in "Benim nereye gittiğimi biliyorsun değil mi bugün."
dediği, şüphelinin "Anladım işte onu diyorum" dediği, Turhan ÇÖMEZ'in Tamam konuştuk sizden de bahsettik   anlatacağım   sana   sonra. Çok   olumlu   yüz  yüze konuşalım oldu mu?" dediği, şüphelinin "O..... abinde yanımda da tamam bi görüşelim biz çünkü pazar günü yok oluyoruz." dediği, 

 Tape No: 7162, 05.04.2008 günü saat: 19.38 de şüphelinin, Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede özetle; Turhan'ın, "Yaaa millet bitmiş abla. Millet çökmüş. Fakirlik yoksulluk... Tablo çok vahim tablo çok vahim. Bir ayrıntı daha paylaşacağım O…..ağabeyle." , "...bugün Osmaniye de çok vahim bir toplantı yaptım bütün esnaf odaları sivil toplum kuruluşları falan kalabalık. Bir tanesi kalktı dedi ki vekilim dedi biz bittik. Şu anda yaptığımız bir tek şey var, cebimizdeki son kuruşu da mermilere ayırdık, hepimiz yastığımızın altında silahımızla duruyoruz ve mermi biriktiriyoruz dedi." "Bu şeyde Osmaniye de çok yaygın olarak kullanılan bir argüman. SEN HANİ BİR YERLE BİR SOHBET EDECEĞİM, ÇAY İÇECEĞİM DİYORDUN YA" "Bu önemli bir ayrıntı. Yani bu tespitimi nolur paylaş. Çünkü çok vahim bir tablo var buralarda." dediği, şüphelinin telefonu yanında bulunan bir erkek şahsa  verdiği, onun "VALLA ONU HEMEN BİR İKİ GÜN İÇİNDE YAPARIM. YANİ DAHA SONRA DÜŞÜNÜYORDUM AMA/O GÖRÜŞMELERİ. ANLAŞILAN ÇOK BEKLEMEK DE DOĞRU DEGİL" Her gün çünkü değişik bişeylere gebe diyerek görüşmenin sona erdiği,

Tape No: 7162, 05.04.2008 günü saat: 19.38 de şüphelinin,Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede; merhabalaştıktan sonra Turhan'ın "İyiyim İskenderun, Adana, Osmaniye çalışmalarımı yaptım, programlarımı yaptım, dönüyorum şu anda" dediği, şüphelinin, "Ya bizde bugün Yusuflarla yemek yiyeceğiz kaçta döneceksin?" dediği, Turhan'ın "Dönemem, yetişemem ben sen onlara selam söyle de ne planlıyorsan bir şey yapalım olur mu? Bir görüşme ayarlayalım" dediği, şüphelinin, "Tamam. O bir, bir de sana bir tane varlıklı birisi var onu da şey yapıyorum", "Yavaş yavaş bizde kendi şeyimizden eeee yapıyorum. O gün arkandan da dua ettim işin rast gitsin diye" dediği, Turhan'ın "Sağol Sağol canım benim Osman abi oralarda mı?" dediği, şüphelinin, "O..... abini mi istiyorsun?" dediği, Turhan'ın "Yo Sana da söylerim ona da söylerim" , "Yaaa millet bitmiş abla. Millet çökmüş. Fakirlik yoksulluk... Tablo çok vahim tablo çok vahim Bir ayrıntı daha paylaşacağım Osman ağabeyle." dediği, devamında telefonu yanındaki bir erkek şahsa verdiği, Turhan ÇÖMEZ'in şüphelinin eşine hitaben Türkiye'nin içinde bulunduğu durum hakkında kendince tespitlerinden bahsettiği, bundan bahisle "...bugün Osmaniye de çok vahim bir toplantı yaptım bütün esnaf odaları sivil toplum kuruluşları falan kalabalık. Bir tanesi kalktı dedi ki vekilim dedi biz bittik. Şu anda yaptığımız bir tek şey var, cebimizdeki son kuruşu da mermilere ayırdık, hepimiz yastığımızın altında silahımızla duruyoruz ve mermi biriktiriyoruz dedi." "Bu şeyde Osmaniye de çok yaygın olarak kullanılan bir argüman. SEN HANİ BİR YERLE BİR SOHBET EDECEĞİM, ÇAY İÇECEĞİM DİYORDUN YA" "Bu önemli bir ayrıntı. Yani bu tespitimi nolur paylaş. Çünkü çok vahim bir tablo var buralarda." Dediği,erkek şahsın "VALLA ONU HEMEN BİR İKİ GÜN İÇİNDE YAPARIM. YANİ DAHA SONRA DÜŞÜNÜYORDUM AMA/O GÖRÜŞMELERİ. ANLAŞILAN ÇOK BEKLEMEK DE DOĞRU DEGİL" Her gün çünkü değişik bir şeylere gebe” diyerek görüşmenin sona erdiği, 

Tape No:7107 02.04.2008 günü saat: 16.3l'de şüphelinin, Ersin BAL ile yaptığı görüşmede; "... şimdi ben eve doğru gidiyorum arabayla da şimdi Osman’ ın da mahkemedekilerin hepsi İstanbul a gitmiş maç için" "Ha ondan sonra şey de gitmiş" "Patron da gitmiş" "Ne derler H.K filan F,S hepsi gitmişler" "Melih filan da gitmiş" dediği,       

Tape No:7110 03.04.2008 günü saat:16.37'de şüphelinin, Ersin BAL ile yaptığı görüşmede; "Ersin Ahmet de gitmiş bunlarla" dediği, ERSİN'in "Öyle mi vallahi çok enterasan ya..." dediği, şüphelinin "Nasıl sahtekarlığa bak Osman’la Vali telefon açmışlar bu da ... şüphelenmişler ya demişler seni de göremedik de kahve içecektik filan ya dedim sen" "A... cebinden asla 200-300 milyon bilet parası vermez" dediği, ERSİN'in "Bugün yoklar değil mi mahkemede dönmüşler mi" dediği, şüphelinin "Yok iki saat sonra dönecez demişler" "Yani kapatma davasının sonucu hani değişebilir diye" dediği, ERSİN'in "Aman aman aman korkutuyorsunuz beni bakalım bekleyecez görecez İstanbul yazmazsa zaten yarın biz yazacaz konuştuk kendi aramızda arkadaşlarla yazmazlarsa yazacaz" dediği, şüphelinin "Yok bunlar fotoğraflamışlar siz fotoğrafladınız mı" dediği, ERSİN'in "İstanbuldaki arkadaşlarımız teleobjektifle çalışmışlar kim kimdir tanımıyoruz ama H.K’ ı filan gördük dedim ki genişte çektiniz mi çektik dediler bugün kullanmalarını bekliyoruz kullanmazlarsa yarın fotoğrafı bana gönderecekler maille bakacam tanınırlar mı kim kimdir" dediği, 

  Tape No:7115 04.04.2008 günü saat: 12. 06şüphelinin, Ersin BAL ile yaptığı görüşme de; Ersin'e hitaben 'Yalnız biliyor musun aldığım son habere göre maç ayağına bazıları toplantı yapmış." dediği, Ersin'in "O iyi bir fırsat tabi görüşmek için buluşmak için iyi de" dediği, şüphelinin "Dubai’de de görüşmeleri tespit ettim" dediği, 

 20.06.2008 tarihinde saat: 18.39. ‘da şüphelinin, Ersin BAL ile yaptığı görüşmede; şüphelinin "Dün mahkemede ki üyelere bir broşür dağıtmışlar" "Şey diye H... istifa etmeli diye, İşçi partisinin broşürü H’in şeylerde çıkan gazeteler mecmualarda çıkan" dediği, ERSİN'in "biliyorum İbda-c nin dergisinde görev aldığı" "Anayasa Mahkemesi Üyelerine İşçi Partisi getirdi orda dağıttı üyelere de mi dağıtılmış" "Üyelere değil de postalamışlardır" "Okumadınız herhalde. Tabi tabi İbda-c ile ilgili kaç bir haftadır bu yazılıp çiziliyorH.K istifa etmelidir diye" dediği, şüphelinin "Melih Aşık yazmış” dediği, ERSİN'in "Başkaları da yazdı şu an hani hangisi idi hatırlamıyorum. Çok doğru doğru bir şey tepki bizde şimdi şeyi yazacağız pazartesi yada salı günü çıkacak bu Raportörün katıldığı paneli" dediği, şüphelinin "Raportörün katıldığı paneli yazacaklarmış" "Pazartesi yada salı çıkacakmış" dediği, ERSİN'in "EVET İSMAİL BEY İLE PAZAR GÜNÜ OTURUP ONU HAZIRLAYACAĞIZ" dediği, şüphelinin "Ama sen onu biraz şeye de yazdır Gökçel ‘e de filanda yazdır" dediği, ERSİN'in "Onu konuşacağım şey yapacağım” dediği,

22.06.2008 günü saat: 14.23' de şüphelinin, Ersin BAL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; şüphelinin "Alo. Ne yapıyorsun haber müdürü" dediği, E.BAL' ın "Ya işte masaya bakınca birçok bütün haberler bizden geçiyor. Onda...." dediği, SİZİN "Haaa. Beyfendi birine telefon açıcakmış bir yere.." dediği, E.BAL'ın "Çok çok selam" dediği, şüphelinin "Çok selam söylüyor. Nasıl haberler" dediği, E.BAL' ın "İyi be yok yaramazlık işte. Yazıp çiziyoruz. O söylediğim adamı da işte yarın göreceğiz salı günü çıkacak" dediği,  şüphelinin "Şey bugün Cumhuriyet Başsavcısı bizim lojmanlarda idi" dediği, E.BAL' m "Evi orda değil demi onun" dediği, şüphelinin"Hayır hayır" dediği, E.BAL' ın "A çok enterasan kime geldiğini biliyormusunuz, " dediği, şüphelinin "Biliyorum, şeyle beraber geziyordu C.Ş ile" dediği, E.BAL' ın "O ENTERASAN" dediği, şüphelinin "Onunla beraber Vali ye uğruyorlardı ne hikmetse nedense" dediği, E.BAL' ın "ANKARA VALİSİNE" dediği, şüphelinin "Hayır hayır bu bizim yedek üye Vali" dediği, E.BAL' ın "Hı hı anladım" dediği, şüphelinin "Herhalde bi kahveye mahveye uğradı yokla" dediği, E.BAL' ın "Öyledir mutlaka ama genelde bu tür şeylerden kaçınır Başsavcı, nasıl cesaret etmiş gitmiş hayret dava olduğu için”dediği,

Tape No:7121, 20.06.2008 günü saat:12.41'de şüphelinin, Ersin BAL ile yaptığı telefon görüşmesinde; Ersin’e hitaben "...dava mahkeme bunları kapattı" "Bunlar gerekçeli karar yazılana kadar milletvekillikleri düşmüyor" dediği, Ersin' in "Doğrudur doğrudur" dediği, şüphelinin "84. madde" "Dolayısıyla eğer onu 3 ay sonra yazarsan" "3-4 ay sonra arada da rahatça seçime gider tekrar milletvekili seçilirsen yine dokunulmazlığa giriyor" dediği, E.BAL' ın "Ee bi dakika arada tekrar evet milletvekili seçilirse" dediği, şüphelinin "Diyelim ki temmuz sonu dava bitti"  “Ağustos, Eylül,   Ekim"   "Erken   seçim   kararı   aldılar"   "Ve   seçildiler"“Diyelim ki ağustosta seçim kararı aldılar, herhangi bi tarihte" "Ve dediler ki biz mahkeme kararına tam  saygımız var ama biz halktan bunun onayını istiyoruz deyip seçim bir ay sonra seçime gidiyoruz dediler" dediği, E.BAL' m "Mümkündür, çok enteraşan" dediği, şüphelinin "YA BENCE BUNU BİR YAZ SEN" dediği, E.BAL'ın "Size yazacağım size çok enterasan bir şey anlatacağım ben" " GEREKİRSE AKŞAMÜSTÜ BİR GÖRÜŞELİM TELEFONDA DEĞİL. Çok enterasan" "İlginç yani Raportör ile ilgili bir toplantıya katılmış hı laf aramızda kimse duymasın şu anda Darbe karşıtlarının düzenlediği bi konferansa" "Aradım konuştum doğruladı" dediği, şüphelinin "Darbe karşıtı bir kişilerin düzenlediği bir konferansa katılmış Osman Can" dediği, E.BAL' m "Doğruladı, ben fotoğrafları da bulacağım şimdi" dediği, şüphelinin "Doğrulamış, fotoğrafları da bulacakmış. Sende mi biliyordun Siyasalda bir şeye katılmış" dediği, E.BAL' m "Mülkiyeliler Birliğinde" "Evet evet onu onu onu yani delillendiriyorum öyle yazacağız. Bir ben geleyim  de sonra konuşalım olur mu" dediği, şüphelinin "Delillendirip onu yazıyormuş, e o zaman bunun yani bu kadar şeyse bence şeyde bile yapmaması lazım anladın" "Yalnız Ersin ben sana bir şey söyleyeyim Ülkesini seven çok az kişi var" "ülkesini seven çok az kişi var" dediği, E.BAL' ın "Yok yok var hiç hiç hiç endişeniz olmasın" "Hiç endişeniz olmasın, akşamüstü gerekirse bir görüşelim ..." dediği ,

*Tape No:7167 ,17.07.2008 günü saat:21.35 de şüphelinin, Ersin BAL ile yaptığı görüşmede; şüphelinin "Peki ben sana bir şey söylüyorum madem bu kadar açık konuşuyoruz ben istifa ettim, A.A’ın oğlunu sende biliyorsun bende biliyorum belediyeyle ilişkisini" dediği, Ersin BAL'ın "Yani ama bunu belgelemek lazım yemin ediyorum bakın samimi söylüyorum." dediği, 

Tape No:8206, 17.07.2008 tarihinde Ferda PAKSÜT ile Ersin BAL’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F. PAKSÜT’ün “Peki ersin bu benim telefon Turhan’la düşen telefon ben bunu değiştireceğim azizim” dediği, E. BAL’ın “Dediğim gibi yani Turhan ÇÖMEZ’i dinlerken yaptığınız bütün konuşmaları dinlemişlerdir” dediği,

Tape No:7125, 28.07.2008 günü saat: 12.29'da şüphelinin Ersin BAL ile yaptıgı görüşmede; şüphelinin"....nasıl hava hava o adam çıktımı " diye sorduğu, Ersin BAL’ın “he he çıktı Reddi Hakim Talebinde. He Reddi Hakim talebinde bulundu adam. Para vermişler acaba..." dediği, sizin "Üçüncü, reddi hakimi ancak davalı
yapabilir."dediği,

Tape No:7127,30.07.2008 günü saat: 13.43 de şüphelinin, Ersin BAL ile yaptığı görüşmede, AKPnin kapatılması davası ile ilgili oylama konusunu konuştuğu, E.BAL’in "akşama doğru oylama yapılacak" dediği, şüphelinin de "Evet ne diyorsun sen, yani H. bu kadar... yani bu nasıl böyle bir şeye izin veriyor ki markaja alınmaya" dediği, E.BAL' in "vallahi ben ne diyebilirim orda her insanın hür bir iradesi var, hür bir de oyu var" dediği, şüphelinin  "peki sen niye ama bak belediyeden oğlu iş aldı, bunun üstüne gitmediniz" dediği, E.BAL'ın da "çıkaramadık neyi yani" "somut veri lazım yani" "GÖRECEĞİZ BAKALIM NE YAPACAKLAR" dediği,

Tape No:7126, 30.07.2008 günü saat:13.39'da AKPnin kapatılması davasının görüşüldüğü gün şüphelinin Ersin BAL ile yaptığı görüşmede, şüphelinin "Şey seninki kayıyo azizim senin ki kayıyo sen iddiayı kaybettin.. Evet seninki kayıyo....şimdi H.... ile yemek yiyo beraber." dediği, Ersin BAL'ın "BUGÜN KARAR VERİYORLARMIŞ" "Enterasan bugün karar yüzde yüz çıkıyo doğrumu" diye sorduğu, şüphelinin de "Evet evet yüzde 98 diyim. Evet ve seninki kayıyo...." "ben sana bişey söyleyim mi 1 oy çok önemli şuanda... Yani 1 oy ... kaderini etkileyecek, 1 oy..." dediği,

  Tape No:7128 30.07.2008 günü saat:14.34'de şüphelinin Ayfer isimli şahıs ile yaptığı görüşmede, şüphelinin,"A. yakın markajdaymış duydunuz mu." dediği, Ayfer'in 'Vallahi öğlen Başkan gitti baya yanında oturdu 1 saate yakın. Sonra da beyefendi çıktı yanına ama bilmiyorum ne oldu tabi." dediği, şüphelinin "Beyefendinin ona iki çift lafı var. Yemin ettirdim ölümü öp diye. Söylemezsen dedim. Bunun 3 senesi kaldı bundan sonra senin bak yine bi Başkan olabilirsin belki şansın var. Ama doğru dürüst hareket etmezsen o şansını kaybedersin de dedim." dediği, 

Tape No:7129, 30.07.2008 günü saat: 16.43 de şüphelinin Ayfer ile yaptığı görüşmede; Ayfer'in "Ferda hanım merhabalar" dediği, şüphelinin  "He bitmişte sonucu merak ediyorum" dediği, Ayfer'in "Vallahi bilemiyorum ama" dediği, şüphelinin"Kapatmaymış galiba 8 e 3" "Doğrumu" dediği, Ayfer'in de "Yani durumlara göre tahmin ediyoruz da, O..bey neşeli, Başkan da tam tersine" dediği, şüphelinin "Ohh Allahıma şükürler olsun" dediği, Ayfer'in "Yani Denize sordum, Denizde böyle dedi yani" dediği, şüphelinin"Tamam beyefendi gelir gelmez bana bağla olur mu" dediği,.

Tape No:7130, 30.07.2008 günü saat: 17.01'de şüphelinin Y.A ile yaptığı görüşmede; kapatma davasının sonucu üzerine kısaca konuştuğu ve aldığı bir habere göre 8'e 3 oyla kapatıldığını söylediği, devamında şüphelinin "Bundan sonra inşallah rahat rahatta görüşürüz..." diyerek, dava ile ilgili kesin sonucun alınmasından sonra telefonlaşmak üzere sözleşerek görüşmeyi bitirdiği,

Tape No:7133, 30.07.2008 günü saat: 17.26 da şüphelinin M.D ile yaptığı görüşmede özetle; M.'ın "Size bilgi geldimi efendim" dediği, şüphelinin "Yok gelmedi..." dediği, M.'ın "Ama bir sekize üçleşme var galiba değimli" dediği, şüphelinin "Evet sekize üç var birde Metehancığım şey diyorlar beyefendinin suratı gülüyor e şeyin H’in suratı çok bozuk diyorlar" dediği,

Tape No:7135, 30.07.2008 günü saat: 18.05 de Y.A ile yaptığı görüşmede; şüphelinin, "Ben Ferda yanlış bilgiymiş, 6 ya 5 kapanmamış" dediği, Y.....ın "Kapanmamış kesin değimli" dediği, şüphelinin "Evet şimdi O..’la konuştum, demek ki bazıları bazı şeyleri alıyorlar aldılar" dediği, Y......'ın "Evet evet" dediği, şüphelinin "Bende size bir iki tane konuda şey verecem onları araştır" Y... da "Tamam" dediği ,

Tape No:7136, 30.07.2008 günü saat: 18.08 de şüphelinin, İris isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; şüphelinin "İris çok fenayım" "Çok moralim bozuldu" dediği, İris'in "Ay elim ayağım boşandı benim, ilk baştaki konuşmasını sanki kapatıldı gibi zannetim hopladım zıpladım ondan sonra..." "Ay şey CNN 6 ya 5 reddedildi dedi" dediği, şüphelinin "Evet çok ayıp" "Ama bir tane arkadaş var yani bütün millet söylüyor bilmiyorum" ......... "Bir başka arkadaş içinde yine aynı şey söyleniyor" dediği, İris'in de "Yapma ya",.....  "İyice azacaklar gör bak yani uçuruma gidiyor ülke söyliyim" dediği, 

  Tape No:7137, 30.07.2008 günü saat: 18.19 de Ersin BAL ile yaptığı görüşmede; şüphelinin "Varya ben bir daha yüzüne bakmam Ersin,çünkü bütün yaptıkları bütün milletin söyledikleri doğru, ama siz gazetecilerde araştırmıyorsunuz, işinize geleni araştırıyorsunuz kusura bakma" dediği, Ersin'in "Hiç alakası yok, bunun olabilir mi böyle bir şey" dediği, şüphelinin "Niye Belediyeden aldığı ihaleyi, oğlu ne iş yapıyor bunun niye araştırmıyorsunuz, niye oğlunun ne iş yaptığı belli, belediyeden ihale alıyor, bunu niye araştırmıyorsunuz" dediği, Ersin'in de "Niye özel olarak araştıralım, ama ismi cismi hangi firmaya vermiş..." dediği, şüphelinin "Onuda ben ben artık gazeteci olucam" dediği,

Soruldu :Tape No:7139 30.07.2008 günü saat:18.33'de şüphelinin Ülkü isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; ÜLKÜ'nün "O.. bey elinden geleni yaptı ama yani" dediği, şüphelinin  "Yani o kadar fena o kadar yıkıldım ki şuanda Ülkü hanım" dediği, ÜLKÜ'nün "Desteğimiz her zaman sizinle beraber biz yıkılmadık ayaktayız" dediği ve telefonu yanında bulunan ALİ'ye verdiği, ALİ'nin "...ben size bir şey söylemek istiyorum sadece ne kadar üzgün olduğunuzu hepimiz biliyoruz ama şuan siz çok kritik bir döneme giriyorsunuz ben özellikle onun için sizin sesinizi duymak istedim sizin üzerinizden bazıları politika yapmak isteyebilir sizden benim tek tek tek bir istirhamım şu sıralar tam bir suskunluğa girmeniz çünkü bunlar sizin üzerinizden çok oynayacaklar. O..... beyin sinirlerini germeye çok uğraşacaklar Alanınızın akıyla bugünleri" dediği ,

Tape   No:7156'da     31.07.2008  günü   saat:13.02’de Ersin BAL  ile yaptığı görüşmede; şüphelinin "Dün akşam kutlama yapmışlar""...şeyleri kapatmama verenler" dediği, ERSİN'in "biraz önce birisi ile konuştum tabiki çok mutlu yani o cepheden birisi ile" "Çok mutlular yani uzun boylu olanı" dediği, şüphelinin "Niye peki son dakkaya kadar ben sana bi şey söliyim oylama yapılacağı zaman bi dakka demiş ben de sana bunu söliyim daha kararımı vermedim demiş" "Bi 10 dakka ara verelim demiş ayrılmış ve bir telefon görüşmesi yapmış" "Ve bazı çevrelere göre de hesap konusunu görüşmüş" "...son anda oylama yapılacak bi dakka diyor ben daha kararımı vermedim diyor" "Bi dağılalım diyor" "Dağılıyorlar ve bir telefon konuşması yapılıyor. H’in odasında" dedikten sonra (yanında bulunan erkek şahsa  hitaben:S.. şeyden önce bi ara verelim demedi mi tam oylama dedi gerekçesi neydi, erkek şahsın, Biraz daha düşünmem lazım dedi, FERDA PAKSÜT e 10 dakika daha mı, erkek şahsın, He bi 10 dakika daha düşünmem lazım dedi) dediği, şüphelinin "Duyuyormusun" dediği, ERSİN'in "Şimdi sorucam kendisine telefon açıp" "Valla sorucam diyecem ki S... bey karardan önce bi 10 dakka düşünme talep etmişsiniz bunun sebebi nedir bakalım ne diyecek ne dersiniz" dediği, (Yanında bulunan erkek şahsa hitaben: ...açıp S...sorucam diyor bizden duyduğu belli olur mu, erkek şahsın: Olur tabi her halde) dediği, şüphelinin "Yani H... bit kadar hoşlanmıyor senden" "Bit kadar S... da hoşlanmıyor senden" dediği,

Tape  No:7157'de  ,   31.07.2008  günü  saat:13.15'de şüphelinin Gökçer isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; GÖKÇER'in "...size sürpriz oldumu sizin için" dediği, şüphelinin"Ben sana bir şey söyleyeyim mi, bunu yüz yüze konuşalım dördünden beklemiyordum açıkça konuşayım" "Dördünden çünkü yaşam tarzlarında filan değişiklikler hissediyorsun" "Şimdi bizler belli kesimde belli insanlarız yani biz onlardan burdakilerden çok farklıyız yani" "Gökçer’cim artık aile gibi olduk bizim ikimizin ailesi de varlıklı vesaire" "Yani ne biliyim işte benim sanayide pasajımız var beyefendinin İstanbul’da hanı var bilmem ne ona rağmen ,yani belli yaşantımız var filan hani fert olarak neyse" "...S...ile S..’ dan da beklemiyordum, fakat A.... beyden onu da o kadar çok konuşuyordu ki sağda solda bize de geliyordu" "Yani onun için yani öbürlerinden beklemiyordum ben yinede diyordum Ahmet bey in şeyi ağır basar 7 ye 4 kapanır diyordum" "Açıkçası ben bizde insanız yani BİZEDE O KADAR ÇOK TEKLİFLER GELDİ Kİ" "O kadar çok teklifler geldi ki yani ben isteseydim ben bugün Türkiye nin çok zengin sayılı zenginlerinden olurdum" "Dinleyenlerde şey yapıyorlar bu arada dinlesinler yani” dediği,

Tape No:7146, 01.08.2008 günü saat: 13.15 sıralarında şüphelinin, Hüseyin isimli şahıs ile  yaptığı telefon görüşmesinde özetle; şüphelinin "Valla idare ediyoruz yıkılmadık ayaktayız diyelim başka ne diyim... bu telefonda dinleniyo dinleyen arkadaşlara da" dediği, HÜSEYİN' in "Yok canım gizli bişey konuşmayacam" dediği, şüphelinin "Tabi sonra biliyosun 2 kişi arasında konuşulan suç olmuyo" dediği, HÜSEYİN' in "VALLA DARBEYİ YİYEN BİZ OLDUK BENCE" dediği, şüphelinin "Yok yok O.P bana bugün dediki ben iyi bi briç oyuncusuyumdur. Kendi çapındâ "Dedi ki bak dedi briç oyunundasın diye düşün dedi" "Ve elinde 0 puanın var dedi" "Sinirlenip dabılmı çekicen dedi" "Battıkça batıcan dedi, hayır sinirlerine hakim olacaksın dedi, nasıl" dediği, HÜSEYİN' in "Doğru çok güzel bi laf, valla süper keşke O... beyde bi röportaj yapsak ta" dediği, şüphelinin de "Yapacak bi müddet sonra yapacak, çünkü bu Hüseyincim Kıyamet Kopar lafı dün ağzından çıkmadı" "O.P onu demedi" "Sana güvendiğim için söylüyorum""Ortalık karışacak dedi" "Ve nitekim karışmaya da başladı bak dün N.M’le" "V.V" "CHP Genel Başkan yardımcısı birbirine girdi" dediği, anlaşılmaktadır. 

d-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli Ferda PAKSÜT’ün, Turan ÇÖMEZ ve Ahmet Hurşit TOLON ile irtibatının olduğu  anlaşılmıştır.

28.03.2008 günü saat: 12.27 de Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmede özetle; şüphelinin, "..dün Raportör şeyi verdi raporu" dediği, Turhan’ın  "Doğru mu gazetelere yansıyan" dediği, şüphelinin "Doğru doğru çift taraflı" "...esas reddedilme yönünde de" "Yalnız biz basına öyle demeç verdik" bu sırada açık olan megafonda arka planda konuşmaya dahil olan erkek şahsın " Karar mahkemenin diyor tabi sonuçta ama yani kendi görüşüde şey reddedilmesi lazım deliller yetersiz diyor yani” devamında ‘Ama biz ortalığı karıştırmak için öyle şey yapıyoruz ki biraz karışsın, şimdi"dediği şüphelinin  "..Raportörün raporu öyle diye basında çıkarsa bunlar iyice rahatlar" "Ama iyice tutuşmuşlar. Bulgaristan'dan geri adım atacağım diye demeç veriyormuş"  şeklindeki ifadelerinin, Turhan ÇÖMEZ ile telefonda fazla konuşmak istemediğinden yaptığını, buradaki yönlendirmeden kastının basının peşini bırakmasını söylemek amacıyla olduğunu, beyan etmiş ise de savunması ile konuşma içeriğinin farklı olduğu, özellikle ortalık karışsın sözünün örgütün amaçlarına uygun söylemler olduğu,

03.04.2008 tarihinde şüpheli Turhan ÇÖMEZ’in  Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  A.H. TOLON’ un “Değerli dostum Tolon saygılarını sunuyor efendim” “Meşgul etmicem zatıalinizi biliyorum ne kadar yoğunsunuz o görüştüğümüz dostumuzdan henüz cevap almadım”  “İkincisi ben 14:30 belirttiğim yerin lobisinde olucam zatıalinizle mulaki olucam o buyurduğunuz gibi görüşürüz sonra yukarı birlikte çıkarız” “saygılarımızı sunuyorum size” dediği,

03.04.2008 günü Turhan ÇÖMEZ ile yaptığı görüşmenin, Turan ÇÖMEZ’in dönemin Cumhurbaşkanını ziyareti ile ilgili olduğunu, beyan etmiş ise de ,aynı görüşmenin Turan ÇÖMEZ ve Ahmet Hurşit TOLON arasındaki görüşme ve buluşmayla alakalı olduğu, “o görüştüğümüz dostumuzdan henüz cevap almadım” derken Ferda PAKSÜT’ ün kast edildiği, anlaşılmaktadır. 

03.04.2008 tarihinde T.Çömez’in Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T.ÇÖMEZ ‘in “efendim özür diliyorum tam olarak yeri bir kez daha ben biraz Ankara’yı iyi bilmiyorum da” dediği, A.H. TOLON’ un “Efendim Büklüm sokak Çankaya hastanesinin olduğu Büklüm sokak” dediği, T. ÇÖMEZ’in “Tamam efendim geliyorum” dediği,

Görüşmelerden de aynı tarihte şüpheliler Turan ÇÖMEZ ve Ahmet Hurşit TOLON’un buluşmak için görüşme yaptıkları, Ferda PAKSÜT’ün de bu görüşmeyi bildiği, buradan gelecek habere göre hareket edeceği bu sebebiyle o görüşmeyi yaptın mı diye sorduğu anlaşılmaktadır. 

d-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 


 0 533 9.. .. 44 numaralı A. Turizm adına kayıtlı telefonu kullanan bir bayanın,  teknik takip altındaki şüpheli Turan ÇÖMEZ’i arayıp, AKP ile ilgili kapatma davası hakkında kamuoyunu yanıltmaya yönelik görüşmeler yaptıklarının tespit edilmesi üzerine, bahse konu telefon da mahkeme kararı ile teknik takibe alınmıştır.

           Yapılan teknik takipler sonucunda,  Anayasa Mahkemesi Başkanvekilinin eşi olan şüpheli Ferda PAKSÜT’ün Akşam Gazetesi Ankara haber müdürü Ersin BAL ile irtibata geçerek, özellikle bazı Anayasa Mahkemesi üyelerinin şahsı, aileleri ve yaşam tarzları hakkında gerçek dışı bilgileri aktarıp, bu hususlarda yazılı ve görsel medyada haber yapılması için adı geçene baskı yaptığı, böylece yargılama sürecini etkilemeye çalıştığı, örgüt üyesi Turhan Çömez ile irtibatının olduğu tespit edilmiştir.


03.04.2008 günü Ahmet Hurşit Tolon ile görüşen Turhan Çömez’in, onun talimatı ile Ferda Paksüt’ü aradığı ve ondan aldığı bilgileri bilahare Hurşit Tolon’a aktardığı iletişim tespit tutanakları ile anlaşıldığı, şüphelinin savunmasında, Turhan Çömez’in “Cumhurbaşkanı ile görüşeceğini biliyordum” şeklindeki açıklamasının, Hurşit Tolon’un kimliğinin deşifre edilmesini engelleme veya örgütsel konumunu bildiği Tolon’la irtibatının tespit edilmesini önlemeye yönelik olduğunu ortaya koymaktadır. Kaldı ki, şüphelinin telefonda  emekli bir generalden söz ederken “o abi nasıl görüyor” şeklinde  isim kullanmadan görüşme yapması, şüpheliler Hurşit Tolon ile Turan Çömez arasındaki örgütsel irtibatı bildiğini göstermektedir.

Ayrıca, örgüt yöneticisi sanık İlhan SELÇUK’un yaptığı görüşmelerde, Kapatma davasının planlanmış bir yargı operasyonu olduğunu, ekonomik kriz ve birazda karışıklık meydana gelmesi halinde askerler için müdahale hakkının doğacağı, kapatılma halinde iktidar partisinin ben milli iradeyim diyerek kendini haklı göstermeye çalışacağını ve çıkacak kaos ortamında da askerlerin hakemliğine başvurulacağı yönündeki beyanlarından, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN kapatma davasını kaos ortamı oluşturmak amacıyla kullandığı  ve bu nedenle örgütün siyasi yapılanmasında yer alan şüpheli Turan ÇÖMEZ’ e bu konuda görev verildiği, onun da şüpheli Ferda PAKSÜT ile örgütsel irtibata geçtiği anlaşılmaktadır.


Şüpheli Ferda PAKSÜT’ün, örgütün kaos ortamı meydana getirilmesi yönündeki amacını ve şüpheliler Turan ÇÖMEZ ile Ahmet Hurşit TOLON’un örgütsel konumlarını  bilerek , Anayasa Mahkemesinin gündeminde bulunan AKP’nin kapatılması davasındaki gizli bilgileri şüphelilere verdiği, yine toplumda kargaşaya neden olmak amacıyla gerçekte olmayan bilgileri basına sızdırdığı, böylece örgütün amaçlarının gerçekleşmesine bilerek ve isteyerek yardım ettiği anlaşıldığından, şüpheli hakkında TCK. 314/3 ve 220/7 yollamasıyla TCK, 314/2, 3713 sayılı kanunun  5.md., TCK. 53, 58/9  maddeleri gereğince cezalandırılmasının gerekmektedir. 

16- Şüpheli Halis Yavuz IŞIKLAR

a-Savunmaları,

        Savcılık beyanı

Kendisinin şuanda emekliyi olduğunu, eskiden film yapımcılığı ve yönetmenlik yaptığını, 3-4 yıldır çalışmadığını herhangi bir dernek, vakıf üyesi olmadığını,

Sanık Şener Eruygur’ u 2001 yılından beri askeri içerikli tanıtım filmi çekiminden dolayı tanıdığını, İlker Güven' i Şener Eruygur’ un devre arkadaşı olması sebebiyle tanıdığını, Fenerbahçe Ordu Evindeki Diplomatlar ve Paşaların katıldığı toplantılara kendisinin bir sefer gittiğini, ERGENEKON diye bir şey duymadığını, ERGENEKON örgütü üyesi olmadığını, kendisinin ADD (ADD) üyesi olmadığını, ADD' nin hiçbir işi ile uğraşmadığını, ADD’ de özel bir görevi olmadığını, bir sefer İlker Paşa Üsküdar da dernek kurmak için tanıdığı olup olmadığımı sorduğunu, kendisinin de bir arkadaşını tavsiye ettiğini, 10 Kasım' da dağıtılacak yemek konusunda yardımcı olduğunu onun dışında herhangi bir bağlantısının olmadığı,

Şener Eruygur ile beraber hareket etmediğini, kendisi ile zaman zaman telefonla görüştüğünü,  ekmeğinin derdinde olan, 800 YTL kirada oturan bir insan olduğunu,  ne dernekle ne de örgütle bir alakasının olamadığını, iddia edildiği gibi ERGENEKON ile alakasının bulunmadığını beyan etmiştir.

23 gün boyunca herhangi bir şekilde kaçmadığını, hasta olduğundan Çanakkale’ de annesinin evine gittiğini, annesinin evinde tedavi için bulunduğunu, boşandığı eşinin gelip burada ilaçlarını verdiğini, bakımını yaptığını, ortalık yatıştığında zaten gelip teslim olacağını,

Sanık İlhan Selçuk’tan el konulan ve 1-111’e kadar numaralandırılmış dokümanların, 35. sayfasında: “ANKARA’ DA BÜYÜK BULUŞMA ‘Cumhuriyetçi’ isimler ilk defa bir araya geliyor” şeklinde başlığın altında, K. İ. imzasıyla Ankara da 14 Ocak 2008 de bir toplantı yapılacağı, toplantıya özel olarak Doğu Perinçek, Güler Kömürcü, İlhan Selçuk,  USİAD Başkanı F.D., ADD Genel Başkanı E. Orgeneral Şener Eruygur,  Hurşit Tolon, Tuncer KILINÇ, H.K., R.K. gibi, siyasi, askeri, medya ve akademik alanda 70 şahsın katılacağı belirtilmiştir. Toplantı hakkında bilgisi olup olmadığı sorulduğunda; “Toplantı hakkında bilgim yoktur” cevabını vermiştir. Mehmet GÜL' ü tanıdığını beyan etmiştir.

Şener Eruygur’ un örgüt bağlantısı olup olmadığını bilmediğini, varsa kınadığını, kendisini yanına niye çağırdığını bilmediğini, yoksa da saygı duyduğunu, telefon görüşmelerimin örgütle bir alakası olmadığını, ADD’ nin 150-200 bin üyesi olan resmi bir kuruluş olduğunu, suçlamaları kabul etmediğini” beyan etmiştir.

Sorgudaki Savunması:

Devletin her kademesinde senelerden beri ilişkili olduğunu, filmler çektiğinden dolayı her kademede insan tanıdığını, Ergenekon' u basından duyduğunu, herhangi bir dernek, vakıf üyesi olmadığını, Şener Eruygur’ u 2001 yılından beri askeri içerikli tanıtım film çekiminden tanıdığını, 2001 yılında Hilmi ÖZKÖK paşanın kendisini Ankara’da Kara Kuvvetlerindeki makamına çağırdığını, Şener Eruygur ile Hilmi ÖZKÜK’ ün orda olduklarını, daha doğrusu Hilmi ÖZKÖK paşanın odasına gittiğinde, Şener Eruygur da orada olduğunu, Deniz Kuvvetleri’ ne 1995 yılında bir film çektiğini, o filmi çok beğendiklerini, bir film çektirmek için etraftan da fiyat aldıklarını,  kendisinin de geldiğini, 17 kişilik bir ekip kurduğunu, Türkiye' yi dolaştırdıklarını, Askeri alanları, bölgeleri, eğitimleri gezdiğini, nasıl eğitim yaptıklarına dair bir film yaptığını, 1,5 yıl sürdüğünü, orda muhataplarının Kurmay Başkanı Şener Eruygur olduğunu bu nedenle kendisiyle bu vesileyle tanıştıklarını beyan etmiştir.

Kuvva-i Milliye dernekleri ile ilgi ve alakasının olmadığını, hakkında bilgisinin olmadığını beyan etmiştir.

İlhan Selçuk’ ta yakalanan el konan ve 14 Ocak 2008 de toplantı yapılacağı hususunda bilgisi olmadığını, kimlerin katılacağı, nasıl yapılacağı hususunda bilgi sahibi olmadığını, Ergenekon’ u bilmediği için, Ergenekon' un de partileri birleştirme, bölme çabalarını, faaliyetlerini bilmediğini, Turgut ÖZAKMAN’ ı tanıdığını, Genelkurmay' a film çekimi çekmek için gittiğinde Turgut ÖZAKMAN’ ın kendisini çok beğendiğini, Öğretici Belgesel bir film çektirmenin senaryosunu kime yazdıralım diye sorduğunu, o şekilde tanıştıklarını beyan etmiştir.

  
“Komutan” diye hitap ettiği şahsın ve telefonlarda komutan diye kastettiği kişinin de Şener Eruygur olduğunu, konuşma esnasında komutan yani Şener Eruygur’ un “oyumuzu nereye verelim diye” sorduğunda, kendisinin de Saadettin T.' ı tanıdığı için ve beğendiği için “ona verelim” dediğini ancak seçime girmeyince o T.’ a da oy vermedikleri şeklinde beyanda bulunmuştur. 


10.03.2008 günü saat 17.00-17.30’ da telefon konuşması sorulduğun da cevaben; 10 Kasımda ADD yemek verdiğini, kendisinin de yemeğe davetli olduğunu, ancak gelenler az olduğu için, orada bulunan ADD’ li birine ‘niye buralar boş’ diye sorduğunu, bu yemekler telef olacak, fakirlere dağıtılsın dediğini, günlerden cuma olduğunu, cumadakileri çağırın, dağıtın dediğini, bu şahısta kendisine “sen kimsin, üye değilsin” diyerek küfürlü hakaret ettiğini, ardından Cihangir’ in telefon açtığını, kendisinin de bu hususları sinirinden bu şekilde anlattığını, herhangi bir gücü olmadığını, sinirle söylediğini beyan etmiştir.


Kendisinin suçlamaları kabul etmediğini, yukarıda da belirttiği gibi Ergenekon örgütünü tanımadığını, kimseyle ilgi ve alakasının olmadığını beyan etmiştir.

b- Telefon Görüşmeleri

Tape no: 6436,  07.01.2008 günü saat: 16.36 da Enver İ. ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ya büyük bir yazı var Bozkurt okuyor ulan nereden bulaşıyor bu işlere bu adamlar ya ben anlayamıyorum kardeşim yani öyle sıkıntıya girdim ki ben burada yani ne yazıyormuş biliyor musun, Derin devlet diye tanıtan Mehmet G.’ ün oğlu JİTEM ben JİTEMİM YEŞİL ile ilgim var Yeşil oo Mahmut ile beraber... Mehmet G.’ de bunların işlerini hafifletmek için devamlı milletvekillerini görüşme... ... Falan ondan sonra bir Albay var bu olayın içinde bir tane Emniyet Müdürü var zart zurt çete dilye Mehmet G.’ ün evi sarıldı ondan sonra Mehmet GÜL hastane olduğu söylendi Memorial Memorialiye de baskın yaptı polis Mehmet GÜL’ ü arıyoruz bulamamışlar falan diye yarın gazetelerde baş sayfa iyi mi” dediği, Enver İ.’ in” Çocukların şeyleri bunlar işte çocukların” Çocukların ne bok yedikleri belli değil ki ya” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın” Ama Mehmette bulaşmış öyle” dediği, Enver İ.’ in “Yok canım öyle bir şey olur mu ya sen bilmiyor musun Mehmet öyle bir şey yapar mı Mehmet kadar temkinli bir adam var ya” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Polis Mehmet GÜL ü arıyor falan memoriali bastı falan diye gazetede o biçim yazı çıkıyormuş, Ya evini sardı 2. susurluk vakası diye şey çıkıyor haberler çıkıyormuş gazetelerde yarın” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6437,  07.01.2008 günü saat: 19.03 de X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Efendim” dediği, X Şahsın “Sen olaya müdahale et, müdahale et olaya” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Hangisine ya” dediği, X Şahsın “müdahale et generallerden müdahale et, Generallerden müdahale et nerden diyorsun ya, Sen nerdesin” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “ Ben İlker Paşayla beraber oturuyorum” dediği, X Şahsın “Paşama söyle şimdi Mehmet GÜL aradı oğlundan dolayı, Şimdi Mehmet GÜL’ ü çete kurmaktan arıyorlar, Ülkücülerin üzerinde bu o… çocuğu bu Devlet BALÇELİ’ nin işi anladın mı, He hemen müdahale edin İlker Paşama da söyle” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Oldu” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6438,  07.01.2008 günü saat: 20:11 de Y.Yavuz T. ile yaptığı görüşmede özetle; Y.Yavuz T.’ nin “Mehmet Gül aranıyormuş” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Allah allah neden neden aranıyormuş” dediği, Y.Yavuz T.’ nin “ Yeşil in bir sağ kolu varmış onunla bir telefona takılmış falan filan çete kurmaktan cart cart çocuğu evini basmışlar Mehmet GÜL’ ün evinde bir ruhsatsız silah bulunmuş çocuğunu götürmüşler çocuğu şeref mi, Onun ifadesini almışlar çocuğu bırakmışla Mehmet GÜL aranıyormuş, Ben senin haberin vardır zannettim ya” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Yok yok yok haberimiz yok, Oğlunun mu ilişkisi varmış Mehmet in mi ilişkisi varmış, Ee biz yani olmaz bu ... bir takım yerlere biz Mehmet i alıyoruz yanımızda götürüyoruz yarın Şener Paşa duyunca bunu kıyamet kopacak aramızda” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6439,  08.01.2008 günü saat: 09.15 de Cihangir ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Cihangirciğim selamlar Yavuz ben” dediği, Cihangir’ in “Yavuz abi merhaba, Akşam şeyi sormak için aradım ya ne oldu diye Mehmet abinin durumu” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Vallahi bilemiyorum şeyi oğlunu serbet bırakmışlar işte, Kalkıpta tehdit edecekler Mehmet o herif zaten PKK lı tehdite boyun eğermi İhsan ARSLAN, Bizim Şener Paşa hemen zaten Mehmet’ le ilgili per şeyi dernekte bi takım karşı karşı görüşler var hemen Şener Paşaya iletmişler mesela dün demişler ki böyle böyle falan filen Şener Paşada İlker Paşaya söylemiş biliyorsun dün konuştular.” dediği,

Tape no: 6440, 09.01.2008 günü saat: 11.00 de İlker Güven ile yaptığı görüşmede özetle; İlker Güven’ in “Ne oldu Mehmet için bir şeyler duyuyoruz”  dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ya şimdi hürriyet gazetesi diyor ki dün gitmiş savcılığa ifade vermiş ve çıkmış”, “ Ondan sonra Vatan Gazetesi aranıyor diyor” dediği, İlker Güven’ in “Bugün ajans, ajans ha bir gazeteyi... okudu da yok hastaneleri aramışlar bilmem ne diye”  dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “E şimdi şeye söyle İhsan Aslan diyor ki milletvekili ya ben kimse beni tehdit etmedi beni korumaya almadı bilmem ne böyle bir şey yok diyo nerde yani herkes başka bir... Hürriyet başka yazıyor Vatan başka yazıyor Akşam başka yazıyor” dediği, İlker Güven’ in “Ne biçim iştir bu ya anlamadım gitti” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Herkes başka yazıyor abi Hürriyet diyor ki geldi gazetecileri atlattı savcılığa gitti ifade verdi ondan sonra serbest bırakıldı diyor Hürriyette tamam mı oğluda diyor ki bi diyo devlet tarafından babama hazırlanmış kompledir diyor”  dediği, İlker Güven’ in “Hayda”  dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “ Dün akşam T. telefon açtı Yavuz diyor her şey var bu olayın içinde diyor yani diyor”  dediği, İlker Güven’ in “Halla halla”  dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ha bir kaç gün sonra çıkacak meydana bu şimdi yani” dediği, İlker Güven’ in “Tabi tabi tabi şu ara toz duman arasında bir şey söylemek mümkün değil”  dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Evet yani”  dediği, İlker Güven’ in “Sakin beklemek lazım” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Hürrriyet başka yazıyor Vatan başka yazıyor Hürriyet diyorki savcılığa gitti dün şey verd iayrıca Hamit bana telefon açtı dün dedi ki gitmiş savcılığa ifade vermiş diyor Hamitin söylediği e bugün aynısını Hürriyet yazıyor” dediği, İlker Güven’ in “İşte sakin olup beklemek lazım...” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Burda bir siyasi linç var diyor”, “Herkes öyle”  dediği, İlker Güven’ in “Bir komplo var gibi sanki”  dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Hayır Vatan gaztesinde bu hani dedi ya PKK’ lılar bizim kardeşimizdir şehidimizdir diye o Vatan gazetesinin yazı işleri müdürüne sert çıktı Mehmet tamam mı”, “O Mümtaz... diye kürttür Bingöllü bir kürttür Vatan gazetesinin yazı işleri müdürü”, “Ha kardeşim ben bu lafı eder miyim falan dedi biraz ters yaptı hem keşke yapmasaydın pezevenk dedi o da fırsat bildi devamlı giydiriyor Vatanda”, “Bilemiyoruz her halde çıkacak bir kaç gün sonra ne bok olduğu çıkacak Albay diyor Albay tutuklanmamış Emniyet Müdür var diyor Emniyet Müdürü tutuklanmamış herifleri ifadeleri bile alınmamış sadece var var diye geçip gidiyor”  dediği, İlker Güven’ in “O Albay lafı çık geçiyor kimdir o” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Jandarma Albayıymış halen görevde e kardeşim onunla ilgili bir Genelkurmay açıklama yapması yazım değil mi yani” dediği, İlker Güven’ in “Tabi askeri savcı” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Tamam açığa alındı mah...” dediği, İlker Güven’ in “Askeri savcılık ona el atar” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “E bu adam açığa alındı mahkemeye verildi bilmem ne şu oldu bu ifadesi alındı böyle bir şey yok” dediği, İlker Güven’ in “Halla halla”  dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Nasıl oluyor ben anlayamıyorum yani bu neyin nesidir çözemiyoruz yani”  dediği, İlker Güven’ in “Hadi canım geçmiş olsun Reha ya falanda selamları söyle” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Tamam oldu oldu” dediği, İlker Güven’ in “Oldu güzel kardeşim Nihat Genci de öyle”  dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Tamam oldu peki sağol” dediği,

Tape no: 6441, 09.01.2008 günü saat: 18.26 da A.Cihangir Ç. ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Sağlık olsun” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Artı Mehmet abiden haber var mı” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Var şöyle bir şey ben bilmiyorum yalnız onu çok yakındakiler söyledi dün Savcılığa gitmiş” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Evet” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “İfade vermiş sonra çıkmış ama bugün gazetelerde Hürriyet diyor ki dün Mehmet GÜL gazetecileri atlattı Hürriyet yazıyor Savcılıkta ifade verdi dün bana söylediler saat dörtte söylediler o lafı bugün de haber doğrulandı ama Vatan gazetesi de Akşam gazetesi de aranıyor diyor bilemiyoruz ki neyin nesi”, “Kendin de hata o vatan gazetesinin yazı işleri müdürüne kalktı küfür etti tamam mı karşıda ki olaydan dolayı benim yanımda etti ama herifte kürt zaten Bingöl lü”, “Vallahi herif taktı buna” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Anladım anladım” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Tamam mı hakaret etti küfür etti herife bu olaydan dolayı” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Anladım” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Hani bunun bir şeyi çıktı ya yazı çıktı ya PKKlılar için şehidimiz demiş diye” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Evet evet” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Röportajı çıktı biliyorsun hatırlıyorsun onu”, “Ben böyle söylemedim niye saptırıyorsunuz lan o şeyiniz falan filan kalktı benimle mülakat yapan röportaj yapana dedi şöyle dedi böyle dedi benim yanımda oldu bu olaylar dedim ki ya niye gittin bu adamlar bunlar basın yarın bir açığını bulurlar yerleştirirler”, “Yani her taraf hallaç pamuğu gibi atılıyor şimdi ama oğlu söylemiş demiş ki devlet hazırladı babama bu komployu demiş” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Tabi tabi” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Yani kardeşim bir şeyi varsa ötekiler niye albay genelkurmay bir açıklama yapmıyor ki Jandarma Albayı hala görevde”, “Genelkurmay açıklama yapmıyor efendim o şeyler Emniyet Müdürleri kim kimse açıklama yapmıyor sadece herif telefonda konuşmuş bu” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Bu şeye ne diyorsunuz Vakit gazetesinin Yaşar BÜYÜKANIT hakkındaki övgülerini süresi uzatılsın sen biliyorsun dimi” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Valla bilmiyorum senden duyuyorum ilk defa” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Ya böyle bir şey olmaz ya Vakit gazetesi ordu hayranı oldu Yaşar BÜYÜKANIT hayranı oldu” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Alla Allah alla Allah öbür tarafta da öteki güçler de Yaşar BÜYÜKANIT hakkında kötü düşünmeye başlayacaklar şimdi”, “Evet farklı bir adam o adam” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Analarını ağlatır bunların yani” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Hiç belli olmaz farklı bir adam o adam zira” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Yani Yaşar BÜYÜKANIT’ ı da çözemedik ya neyse” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Oldu canım” dediği, A.Cihangir Ç.’ nin “Konuşuruz karşılıklı konuşuruz ben seni raporu çıkarınca ararım ağabeycim” dediği, 

Tape no: 6442,  19.02.2008 günü saat: 16.21 de Barış isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Valla iyiyim şeye söyleyiver eee kar kış gelemedim ben Ankara ya ve bu Pazar da yemeğimiz var bizim. Ha ADD bir içkili müzikli bir yerde güzel bir yerde yemek veriyorum ben. Sabih KANADOĞLU geliyor, Şener Paşa var zaten, ondan sonra şey var Erol MANİSALI Hocamız filan var böyle”  dediği, Barış’ ın “Şener Paşa şeyde mi burda mı? Hıı. Bugün Akit te çok sert bir yazı vardı Abi istersen bi bilgilendir kendisini Darbeci değil mi ordan tutturuyorlar herhalde” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6443,  19.02.2008 günü saat: 17.56 da Reha isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ben geleceğim ben geleceğim de ee şu Pazar akşamı şeyimiz var bizim bi yemeğimiz var.”, “Ondan sonra Üsküdar İlçesini bana verdi Komutan. Hem burayı kuruyoruz filan dedi onunla ilgili bi gece yemek hazırladım ben, Set Otel’ i biliyorsun sen yukarıda orda yemek yedin.” dediği, Reha’ nın “Evet evet.” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Sabih KANADOĞLU filan da var, Mümtaz Hoca da var hep beraber böyle 140 kişilik 150 kişilik bi yemek hazırlıyorum.” dediği, Reha’ nın “Çok iyi.” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Onun davetiyelerini verdim sağa sola işte.”, “Onların şeyi ile uğraşıyorum. O gece böyle kaynaşma yapacağız böyle bişey. Önümüzdeki hafta da umarım şeyde olabilirim yani öyle denk getirelim ki siz de Kayseri de değil Ankara da olun ki.” dediği, Reha’ nın “...benim haberim olsun yani.” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Tabi ben haber vereceğim yani. Ne gün geliyim diye soracağım.” dediği, Reha’ nın “Tamam tamam.” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Keyfiniz nasıl sıhhatiniz Reha Paşam?” dediği, Reha’ nın “İyi ya bi yaramazlık yok Yavuz Bey.” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Bi yaramazlık yok. İşler nasıl gidiyor fabrikada?” dediği, Reha’ nın “O da iyi ... evet.” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Keyfiniz yok.” dediği,

Tape no: 6035 03.03.2008 21:04:26 günü Mehmet Şener Eruygur’ la yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Şubenin kuruluşu ile ilgili biz ya Çarşamba akşamı son kararı veriyoruz ya Üsküdar olarak değer, Yer eee yerde bulmuş Cihangir ondan sonra da oraya gidiyoruz bakıyoruz kuruluşu yapıyoruz eee eğer bir mani çıkarsa eeee Beylerbeyi Şubesi olaraktan faaliyete geçmesini sağlıyoruz Şimdi geceden kalan bir sekiz yüz yirmi beş Kadıköy şubesi gönderdi” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un “Tabi tabi onlar geldi onlara söylenecek parayı falancaya gönderin denecek onlara söylenecek” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Üç yerden para geldi ötekiler hesabın içinde zaten yani siz onları ayrı tutun verdim yani ben ayrıca bütün hesapları topladım size sunarım onları geldiğinizde” dediği tespit edilmiş, tape okunup sorulduğunda; Yine Şener Eruygur ile yapmış olduğum görüşmelerdir” şeklinde cevap vermiştir.

Tape no: 6444, 10.03.2008 günü saat: 17.27 de Cihangir ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ya al gel hep beraber bak... Salonundayız kimse yok bizden başkada kimse yok al eşini meşini hep beraber akşam yemeyi yiyelim burada, Fenerbahçe ordu evinde Yalnız kapıya geldiğinde telefon aç İlker Paşa talimat versin. İstanbul başkanıyla biraz önce ben telefonda çok büyük kavga çıktı zaten aramızda Komutanda asabı bozuldu hemen zaten talimat verecek Ankara’ ya Şimdi ben konuştum... İstanbul il başkanı sen olacaksın otomatikman bitti bu iş...  Kimse bu işin kaymağını yiyemeyecek. kimsenin hakkı yok kardeşim eğer kaymak varsa ortada  biz yiyeceğiz onu biz benim arkadaşlarım yiyecekler yağma yok öle  üç tane o... çocuğu kırık dökük ibneye ben  ortalığı bırakmam şimdi ben zaten komutan dedi ki bildir haddini yavuz dedi ben şimdi onu başk... konuşcam Zeytinburnu ilçe başkanıymış ibnenin tamam mı kırkdört tane da... İstanbul eş başkanısın neye gelmedin oraya ..bana Atatürkçülüğü öğretme dedi telefonda, Üç tane alevi üçtane götü kuru  ibneye bırakmıcaz. ben onu var yaa sen beni biliyorsun gücümü biliyorsun ne olduğunu Komutanda bugün çok rencide  etti o... çocuğu  ve kalktı  aslında komutanın telefonla görüşüyom diyo ki sen diyor Atatürkçülüğü...ya bende  komutana olan saygımdan sustum.. sustum ama içim içimi yedi ve şu naakadar üçüncü... İçiyorum kii yani oo tansiyonu düşüreyim diye gerçekten gerildim beni tanımıyor ibne komutan dedi ki kapattıktan sonra yavuz telefonunu veriyorum yaz... ve icabına bak şimdi ben icabet aldım kardeşim ondan şimdi ölümlerden ölüm beyensin ibnenin evladı yanlış adama posta koydu o bilmiyor beni tanımıyor ismimide vermedim ben ona yavuz ışaklar diye nasıl o akşam Maltepe başkanı özür diledi.  ..egildi konuştu malte  başkanı ben sizi tanımıy..yavuz abi  dedi görüyorsun günah çıkarttı benden sonrada senle konuşmasında, gerek tatlı dilimizle gerek baskı ile bunlara Türk askerinin biliyorsun ..seversen kaldırır tokat attın mı inerler bunlar biz tokat atcaz  bunlara belli oldu” dediği, Cihangir’ in “CHP delegesi dedi ki  CHP  İlçe Başkanı şu anki ilçe başkanı çıktı dedi kii dedi kongrede seçince benim adım şuu şuu  kürdüm aleviyim ateistim  dedi dedi bak kürdüm aleviyim ateistim diyo adam, Herhalde  kürdüm aleviyim ateistim diyen adam  zaten tabi ki şey karşı çıkıcak” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6445, 17.03.2008 günü saat: 19.50 de Mehmet T. ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ben geçenlerde Ankara daydım ya. Eee şey Turgut ÖZAKMAN ın evindeydim. Oraya Uğur DÜNDAR’ la şey geldi, Yılmaz ÖZDİL geldiler Ondan sonra bu Star ı ondan sonra Aydın Doğan demiş ki ulusal bi kanala çevirin bunu demiş, size teslim ediyorum burayı demiş. Ondan sonra dinliyor musunuz Başkanım beni? Ondan sonra şeyi bu akşam Deniz BAYKAL’ la ilk Uğur DÜNDAR açılışı yaptı, Eee Star ın çizgisi olduğu gibi değişmiş değişmiş, bir ana muhalefet ama şey yok CHP nin kanalı... Yani. Ana muhalefet kanalına getirmişler. Şimdi Star da o var, yarın akşam da haberlerde akşam haberlerinde Turgut ÖZAKMAN konuşacak Uğur DÜNDAR’ la beraber... Onları izleyin sonra sizlerle görüşmem gerekli bazı konular var” dediği, Mehmet T.’ ın “Tamam” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6446, 20.03.2008 günü saat: 17.56 da Turgut Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “bu... Nur SERTER ortalığı karıştırıyormuş dedi ki haa” dediği, Turgut Ö.’ nün “tatsız bir tavır aldı” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “evet yani yanlış yani şimdi onun milletvekili olmasına sebep komutan abi yaa, Dimi yani komutan olmasa milletvekili olurmuydu abi yaa... iki üç kişi var falan dedi biri nur hanım dedi kalkıyor bilmem ne diyor çomak sokuyor olduğu gibi oraya chp yi monte  etmek istiyor dedi ..bende dedim ki  yaa olur mu CHP monte edilme o zaman ne yapıcaz karşımıza geniş...alcaz ..dedim  komutanla görüşüyom... dedi ki hoca ne düşüyo dedi yaa hoca diyoki bana dedim aynen ben hayatımda hiç dermekçilik yapmadım ilk defa dernege giriyorum oda komutan olduğu için bu dernege giriyorum dedi” dediği, Turgut Ö.’ nün “ben yeni seçimde bulunmam...” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ nün “aa olmadı abi yani gerçekten bişey söliyim mi abi seni o kadar çok seviyor kii onun gönlündeki cumhur başkanısın sen yaa vallayi biliyorum” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6447, 21.03.2008 günü saat: 12.36 da Cihangir ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ha Cihangir bak öteki telefonda da şey İlker Paşam bi dakika dur.” dediği, Cihangir’ in “Abi var mı haberin gelişmelerden Abi? İlhan Selçuk, Kemal Alemdaroğlu hepsini aldılar Doğu Perinçek” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Vallahi billahi yani, ne olur ne biter bilemiyorum ya iyi şeyler de olmayacak... Neler yapmak istiyorlar bilemiyoruz yani ya? 80 yaşın üstündeki adamı nasıl alırsın içeri kardeşim. Facia ki ne facia.” dediği, Cihangir’ in “Başsavcının şeyine misilleme gözdağı yapıyorlar başsavcının hareketine, Bu nereye gidecek, ordu neresinde bu işin yani bu çok kötü ya” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6448, 27.03.2008 günü saat: 19.58 de Turgut Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın  “Neye gülüyorum biliyor musun  abi manav dükkanına çevirdiniz yavuz tavşan dişini arkadaşlarıyla otoruyo... şimdi T.a gönderdiğin kitap dedim kii baba bize dedim ki dur adres istediler zaten baba dedim gönderiyor  yok yaa baba ne göndericek dedi kamyonla ben gideyim alayım ..almaya dedi emrin olur ...valayi.. dedim ki olum imza..gönderecekte adres istedi benden dedim  dedi ki baba ne demek dedi yaa baba emredecek kamyonla gidicem ora hem malzemeyi yığıcam kapıya ulanman.. bak .. dedim ki lan kamyonla gitme araanla git tamam dedim babaya söliyim…diyoki yazcak diyor sevgili yavuzuma zaten en çok seni severde diyor bende kenarında köşesinde yavuz oldugu için benide sevmek zorunda...abi  nasılsın yaa ..” dediği, Turgut Ö.’ nün “Adam yollattın da  yarın ald...” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “yoo kendi gelecekmiş abi kendi gelecekmiş bırak kendi gelsin mademki ... telefon açar sana eve ondan sana gelsin... Babanın diyor elini öpücem diyor iyisin dimi yani önümüzdeki hafta kısmetse geliyorum... abi komutan hasta yataga düştü yami çok sinirleri bozuk vallayi billayi Yavuz diyor yani” dediği, Turgut Ö.’ nün “Esra GÜNGÖR kaçtı, Vural SAVAŞ” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Vural ŞAVAŞ ta kaçtı” dediği, Turgut Ö.’ nün “başkan olacaktı üyelikten ayrıldı...” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6449, 04.05.2008 günü saat: 15.00 da Sadettin T. ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Sen grupları topluyorsun Ankara da haberim var, Valahi billahi Vatan Gazetesi şeye yazıyor Diyorlar ki bütün eski AKP’ liler, ANAP’ lılar, Doğruyol Partililer sayın T. ın etrafında birleşiyo diyorlar” dediği, Sadettin T.’ nin “Yok öyle bir şey yok herkes kendine bir yer arıyor da ne olacağı belli değil Bir şey yok ya işte herkes şimdi parti kapanacak diye, Bundan sonra ki yönetimi ele geçirme hesapları içinde AKP LİLER” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Vallahi şeyde geçen gün o her Salı toplanıyorlar o Danıştay üyeleri geliyorlar eski üyeler geliyor ondan sonra Sabi KANATOĞLU geliyor, şey geliyor Erol MANİSALI hoca eliyor filan Fenerbahçe Orduevinde salı günü her salı öğleden sonra böyle elli kişi var Generaller, Amiraller, Büyükelçiler filan var, İşte Türkiye yeni bir arayışın içendeler ben de inadına gündeme getirdim dedim ki yani sayın T. da böyle birleştirici unsur şey ediyor filan sizler ne düşünüyorsunuz dedim İlker Paşa da var yanımda ondan sonra valla şey kalktı o eski Orgeneral zaten başkanlığı o yapıyor eski Hava Kuvvetlerinden emekli olan ismini unuttum 85 yaşında yaşlı bir adam ama çok zeki bir adam çok, Ondan sonra yarın... Var işte Erol MANİSALI var Erol MANİSALI konuşacak yarın da bir gün siz girmek ister misiniz bu toplumun içine” dediği, Sadettin T.’ nin “Yok ben oraya girersem sonumuz olur” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6450, 08.05.2008 günü saat: 12.34 de Cihangir (Ali Cihangir Ç.) ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Cihangir’ in “Yavuz abi şimdi bu  hürrüyette bitane  yalçın bayer var yaa onun ufak köşesinde bi bizim  genel ..gyk dan ismini unuttum şimdide dünkü hürriyette var .. ADD  İstanbul yani genel merkez  yönetim kuruluna birinin yazısı var deniz gezmiş..deniz gezmişe övgüler bilmem neler  şunlar bunlar  şey gibi yapmış çocuğu  adamı tamam mı  acayip bi adamdı şöleydi böleydi böle vatan severdi şöleydi falan filan diyo ..yav şimdi bu adam ölürken deniz gezmişi asarken yaşasın kemal..diye bağırmadı yaşasın marksizim leninizim diye bagırdı yani bizi bu tip şeyler zor durumda düşürüyo..” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Peki  bu ADD’ nin hangi şubesinden bunu  yazıyo .. Ben bulurum paşaya da veririm onu...” dediği tespit edilmiştir.

Tape no: 6451, 05.06.2008 günü saat: 15.52 de Nurettin isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Nurettin’ in “Şeyne durum ne sence bu ne oluyo bu siyaset nereye gidiyo, seninkiler ne diyo” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Vallahi bilemiyorum neler diyorlar bilemiyorum, sen görüyorsun biz de görüyoruz basından takip ediyoruz” dediği, Nurettin’ in “Abi basından herkes takip ediyor basını boşver basını istediğin gibi bişey olmuyor basın” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ne bileyim ne oluyor Türkiye da biz de bilemiyoruz yani daha doğrusu baştakiler de ne yaptığını bilmiyorlar gibi geliyor bana”, “Baştakiler de yani, geçen gün oturduk Barış marış Reha Paşa ile yani enteresan şeyler söylüyor Rehayı dinlemek lazım yani bilemiyorum çok enteresan şeyler” dediği, Nurettin’ in “İcraat abi icraat icraat” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Bak şimdi yanımda birisi var konuşma diyor dürtüklüyor telefonlar dinleniyor diyo” dediği, Nurettin’ in “Tamam konuşma abi doğrudur tamam” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Tamam mı,  yanımdaki öyle ikaz ediyor konuşma diyor” dediği, Nurettin’ in “Tamam doğru söylüyorsun konuşmamak lazım” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ben seni öyle özledim ki” dediği, Nurettin’ in “Ben de vallaha çok özledim” dediği,

Tape no: 6452,  17.06.2008 günü saat: 13.53 de Sezen (S.Cumhur Y.) ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Sezen’ in “Yavuz abiciğim saygılar abi ben sizi çok kırdım bu telefonunuz sinyalden sonra mesaj bırakın konumuna geçmiş Teyfik abiyi aradım bir kaç sefer dedim ki abi ben Komutanıma ulaşamıyorum ondan sonra” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Sen bana ulaşamıyorsun şöyle bir şey ben Ankara dayım bu Gata da göz ile ilgili bazı şeyler yapıyorum da, İşte Şener Paşanın tekrar ADD NİN başına gelmesi Genel Başkanlık seçimleri filan var onun seçimini bakacağız işte ...” dediği, Sezen’ in “Anladım abi benim yapabileceğim bu konu ile ilgili bir görev olursa ben hazırım abi” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Hiç bir şey ..........tanıyor musun(Yaz diyor yanındakine ) Yalçın ÖZÇELİK tanıyor musun” dediği, Sezen Cumhur Y.’ nin “Yalçın ÖZÇELİK tanıyorum Erenköy’ den abi sizde tanırsınız onu” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ben tanımıyorum niye tanımıyorum, Ne iş yapar bu adam” dediği, Sezen’ in “Bu bir iş yapmaz abi Erenköy de kahvede oturur onan sonra, Ya ben bir Yalçın ÖZKILIÇ tanıyorum o da hani böyle sirke mirke içen” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Çaça Recep in yeğeniyim diyor, Şimdi telefonlar benim dinlenir isim vermeyelim tamam mı sonra konuşuruz tamam mı” dediği, Sezen’ in “Bu normal telefodan ulaşabiliyor muyum size” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ercan ARAFATOĞLU tanıyor musun” dediği, Sezen’ in “He Ercan ARAFATOĞLU nu tanırım abi” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Onun kardeşi, kardeşi (Kardeşiyle beraber yanında ki şahıs diyor) kardeşiyle beraber mişsiniz Ercan’ ın” dediği tespit edilmiştir.

c-Örgütsel İrtibatlar 

Tape no: 6417, 11.03.2008 günü saat: 19.33 de Yavuz IŞIKLAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; “Bize destek vercek bi arkadaşımı buldum şeye de bize yazıhaneli konuda bayağıda durumları iyi daha da büyük yani Nejdet’ ten daha büyük destekleri olabilir çünkü şovonis ruhlu birazcık serseri ruhlu bir arkadaşımdır böyle parayı atar yani para ile şeyi yok… Ona bi gidip siz yanımda olursanız o hava ile de ben derim ki bize niye yardım ediyorsun her ay ne vereceksin o size böyle bi rüzgar estirmek adına bayağı bi ciddi rakam söyleyebilir yani…”, “Silivri’ de çiftliği var abi, yani ne olur ne biter bi komutanla da görüşelim, hayır katkısı olacak bi adam” dediği, sizin ise “Sen bi konuşta Şener paşa ile ona göre” dediği tespit edilmiştir.

Kendisine konuşmada geçen Yavuz IŞIKLAR kimdir ve kendisine hangi maddi konuda yardım bulmaya çalışmaktadır diye sorulduğunda; “Yavuz IŞIKLAR dostum olur. Kendisi eski bir film yönetmenidir” cevabını vermiştir. 

Yine kendisine görüşlerde geçen Yavuz IŞIKLAR’ ın bahsettiği Nejdet isimli kişi kimdir? Bu şahısla irtibatının ne olduğu sorulduğunda cevaben; “Görüşmede Yavuz’un Nejdet isimli kişi Atatürk’ün Nutkunu DVD halinde bastırıp satılmasını sağladı. Görüşmede geçen konuda yeni kurulacak ADD Üsküdar Şubesinin maddi destek sağlanmasıdır” şeklinde cevap verdiği, 

Savcılık ifadesinde

Tape no: 6421, 08.04.2008 günü saat: 18.07 de İslam A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İlker Güven’ in “Şimidi ayrıldım Şener Paşanın yanından, Ona merak ediyor bu Ergenekon mergenekon onu suçluyorlar ya hani darbeci marbeci diye, bişey gelir mi bişel olur mu diye ben dedim yardımcı oluruz iyi çocuktur esasen tamam abi” dediği, İslam A.’ nın “Siz isterseniz olur” dediği tespit edilmiştir.

Telefon görüşmesinde geçen konular kendisine sorulduğunda; "Ergenekon, mergenekon onu suçluyorlar hani darbeci marbeci diye, başına bir şey gelir mi?" şeklinde Şener Paşanın endişeleri vardı. Ben de yardımcı olmak için İSLAM denilen medyuma bu konuyu sordum. Kendisinin cinlerle de alakası olduğunu biliyordum” şeklinde cevap vermiştir.

İstanbul' da ki Şener Eruygur’ un katıldığı toplantı ve panellerin bir kısmına katılıyorum. Beni çağırdığında gidiyorum dedi. 

Nihat GENÇ, Ankara' da gazetecidir. Yavuz IŞIKLAR film yönetmenidir. Onun arkadaşı olduğu için Nihat GENÇ ile beni tanıştırmak istedi, fakat tanışmadım, Yavuz IŞIKLAR ile bu konuda görüşmüştüm dedi.

Tape no: 6422, 13.04.2008 günü saat: 12.02 Halis Yavuz IŞIKLAR ile yaptığı telefon görüşmesinde yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Yav Nihat GENCİN programını izliyorum böle güzel program... Diyo ki yav vatanını seven milletini seven adamlar darbeci oluyor diyo çok güzel bir konuya dokundu” dediği, İlker Güven’ in “Sen o zaman Şener Paşada konuşuyor da ona da söle” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ondan sonra diyoki Nihat zaten medyayı ele geçirmişiniz kardeşim üç-dört tane adam üç-dört tane emekli general bu lafı edince diyor darbecimi oluyor diyor vatanını milletini seven adam darbecimi o zaman diyor bizde darbeciyiz bizide alın götürün diyor hadi bende hazırım beni de alın götürün diyor yani diyor bu şerefsiz Ali BAYRAMOĞULLARI diyor Oral ÇALIŞLAR diyor Fehmi KORULAR diyor bunlar yalılarda oturuyorlar ben Ankara’ nın garip bi yerinde kiracıyım kardeşim diyor ne malım var ne mülküm var bunlar nasıl bu yalılarda oturuyorlar satın alınmış adamlar bunlar diyor” dediği, İlker Güven’ in “Bak vereyim Şener Paşaya da ona da söle Nihat GENCİN söylediklerini hadi öpüyorum seni sağol” dediği,

Tape no: 6044, 10.03.2008 günü saat: 15.44 de Mehmet Şener Eruygur ve Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın Ümit isimli şahıs ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Mehmet Şener Eruygur’ un “Ümit bey iyi günler, Şimdi bu davetiyelerle ilgili arkadaşım yanımda”dediği, Ümit’ in “Tamam çok teşekkürler” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Biz Atatürkçüleri de beklerdik ya satamasalar bile orda olsunlar bi tane iki tane orda olsunlar diye beklerdik ama demek ki onu da yapamadınız teşekkür ederim yalnız ben komutana hesap vericem davetiyeden çünkü sayılıdır üzerinde numara vardır o altı taneyi vermişler size o altı taneyi bana göndermenizi rica edicem, Siz bi tane dahi satamadınız buradan çünkü ben geceyi düzenledim ben üzüldüm yani isterdim ki bütün Atatürkçülerin orda olmasını isterdim en azından şube başkanı arkadaşlarımı eşlerinle çocuklarınla orda olmasını isterdim ama malesef olmadılar ben hüsrana uğradım ben çünkü komutan tarafından Üsküdar şubesini kurmakla görevlendirildim İlker Güven amiralimizle beraber ama biz çok üzüldük yani Atatürkçüler böle ayrı ayrı düşünürse Valla biz hiç bir yere varamayız” dediği, Ümit’ in “Arkadaşlarımızın daha bi hafta evvel iki hafta evvel şeyle yapmış oldukları Sultangazi şubemizde yapmış oldukları Sultanbeyli şubemizde yapmış oldukları toplantıyla ilgili herhangi bir bilginizde yok, artı bunların hepsi…” dediği tespit edilmiştir.


Tape no: 6133, 22.05.2008 günü saat: 21.34 de Halis Yavuz IŞIKLAR ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ben şimdi bir yemekteyim de yalınız bir haber duydum burda çok üzüldüm dedim ki ben bunu Komutanıma bilgi olarak sunacağım dedim ben, Bu birisi Albay arkadaşımız var eşi de Binbaşı Erzurum Fevziçakmak Hastanesi Başhemşiresi bu da bizim gibi Evet Kemalist böyle çok sağlam bir grup arkadaşlar Siz Erzurum a gittiğinizde o sivil giyinip gelmek istemiş Binbaşı Oranın Başhemşiresi diyor ki Yavuz abi diyor masada Kolordu diyor tezgah düzenledi bizi oraya göndermemek için yani hiç destek vermedi oradaki konferansına ve bilakis engellemek için çapa gösterdi diyor ne düşünüyorsun kimdir...” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un “He orda Erzurum da benim konferansım ne zamandı ya ha geçen seneydi evet engel mi olmuşlar” dediği tespit edilmiştir.


Tape no: 6103, 27.04.2008 günü saat: 16.45 de Halis Yavuz IŞIKLAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Sağol teşekkür ederim Nihat’ ın programı gene bugün tekrarı vardı eğer televizyonlu bir yerdeyseniz, Tamam sonuna kadar izleyin çok önemli laflar var fakat şeyi Nihat’ ı kovmuşlar şeyden burdan bu programdan, Evet çünkü şeye hükümet baskı yapmış Mehmet Karamehmete ondan sonra eski borçlarını çıkarmış 1 milyar dolarlık vergi borcunu gündeme getirmişler yahut da kovacaksın demişler” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un “Tamam” dediği tespit edilmiştir.


Tape no: 6012, 15.02.2008 günü saat: 11.29 da Mehmet Şener Eruygur ile yaptığı görüşmede özetle; Şüphelinin  “Yok öyle yağma yok bana söz verip de tamam derhal deyip te arkadan şimdi bu onu söyleyeceğim şimdi bu dinci belediyelilere gitseler önlerine koysalar tonla alırlar birbirlerine destek masonlar gibi çalışıyorlar. Bizim Atatürkçülere yazılar olsun ya vallahi ben çok üzülüyorum gidiyorum bazılarına diyor ki İlker paşa kavga… yav satacağım tabi ki ben bunu satmak zorundayım çünkü bu bir adımdır bir şeyler yapsın bu insanlar ya ama satıyoruz komutanım ben şeyde  e dedi ki bana” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un “On tane üniversiteye verdim” dediği, Şüphelinin “Sağolun komutanım. Biz sizin her zaman bir neferiniziz bunu böyle bilin, ben Atatürk için ölmeye de öldürmeye de hazırım! yani böyle yağma yok bu yüce ismi kimse aşağılara düşüremez bu kadar basit biz böyle düşünüyoruz” dediği,

Tape no: 6023, 21.02.2008 günü saat: 21.15 de Halis Yavuz IŞIKLAR ile yaptığı görüşmede özetle; Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ben şey Erol MANİSALI Hoca ile görüştüm.”, “Dediki ben Mahi Hanım’ a gidiyorum, ADD’ nin konferansına gidiyorum Pazar günü Yavuz dedi.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un “Öyle mi?” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Evet. Yani gene oraya gidiyor ama olsaydı gelirdim ben dedi yani.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un “Tamam.” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Ama dedi Üsküdar şubesini kurun ben her türlü yanınızda olacağım sizin dedi.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un “Tamam tamam tamam.” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Desteğimi vereceğim dedi ama dedi komutan bilmem biliyor mu bilmiyor mu dedi, ben yurt dışına gidiyorum, ADD’nin şeyine gidiyorum, konferansına gidiyorum dedi.”, “O konuda bilgi vereyim istedim.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un
 “Yarın, şeye de İlker’e de söyledim, şeye bir bakacağım, öğleden sonra Kadıköy şubesine uğrayacağım, net bilgileri alacağım.” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Tamam, hayır biz de yarın öbürsü gün para filan lazım olursa.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un “Tabi onun hakkında ………(iki kelime anlaşılmadı)” dediği, Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “O gece belirli, kaç kişiden hesapları yaparken oraya bir para vermemiz lazım.” dediği, Mehmet Şener Eruygur’ un “Tabi tabi tabi, yarın öğleden sonra uğrayacağım oraya.” dediği,

          Tape No:4948’de kayıtlı 13.05.2008 tarihinde Saat 14.07’de X BAYAN ŞAHIS/Akın İPEK ile yaptığı görüşmede özetle..Sinan AYGÜN’ün: Yarın ararım seni bir on – on beş dakika konuşmamız lazım dediği, Valla iyi ama millet biraz rahatsız olmuş, acaba ne oldu  ne bitti, ne oluyor ne bitiyor falan filan gibi dediği, AKIN İPEK’in: Ya ne olacak ya  iftihar etsinler memleketin bir evladı (bir kelime anlaşılmıyor)  satın almış daha ne istiyorlar dediği, Sinan AYGÜN’ün: Ya işte o kanal… şimdi Flash tv yi alsaydın, tv8, kanal D’yi alsaydın bir şey olmazdı da, o kanalın bir özelliği var biliyorsun o kanal böyle çok hassas bir kanaldı. dediği, AKIN İPEK’in: Ee tamam bende hassas bir insanım dediği, Sinan AYGÜN’ün: O kanalın kuruluşunda, bak o kanalın kuruluşunda gayri resmi bende vardım. Biz o kanalın hikayesini anlatacağım ben sana nasıl olduğunu bil diye anlatacağım sana o kanalı dediği, AKIN İPEK’in: Tamam, tamam abi dediği, Sinan AYGÜN’ün: Yani kimden telefon gelip nasıl kurulduğunu duyunca şaşıracaksın zaten ve o sende kalacak tabi ki.  O kanal çok böyle hassas bir kanaldı nasıl oldu bilmiyorum anlatacağım ben sana bulurum ben seni yarın tamam mı? dediği, AKIN İPEK’in: Tamam Sinan ağabeycim görüşmek üzere abiciğim dediği,

Şüpheli Halil YAVUZ IŞIKLAR’ ın dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu görüşmelerin dökümü şöyledir: 

1
Mehmet Şener ERUYGUR




385
2
İlker GÜVEN






604
3
Erol MÜTERCİMLER




28
4
Ahmet Tuncay ÖZKAN




9
5
Anet SAHAKYAN





1
d- Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

04.05.2008 günü saat:15.00 da Sadettin T. ile yaptığı görüşmede özetle; her Salı günü, aralarında eski Danıştay üyelerinin, emekli kuvvet komutanlarının, bazı rektörlerin, eski büyükelçilerin, İlker Güven in Erol M.’ nın, Selahattin Ç.’ in,  bazı valilerin ve kendisinin de içinde bulunduğu bir grubun Fenerbahçe Orduevinde bir araya geldiğinden bahsettiği, bu bağlamda Saadettin T.’ a “İşte Türkiye... yeni bir arayışın içendeler ben de inadına gündeme getirdim dedim ki yani sayın T. da böyle birleştirici unsur şey ediyor... Siz girmek ister misiniz bu toplumun içine...” şeklinde yaptığı görüşme ve,

06.01.2008 günü saat:16.30 da Sadettin T. ile yaptığı görüşme de şüpheli Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın “Komutan” diye hitap ettiği bir şahsa Sadettin T.’ ı kastederek “…Yaşar O.’ a yönlendirmeyin Sadettin beyi dedim gereği yok dedim yani hiçbir zaman bir şeyle Sadettin beyle aynı teraziye çıkmaz Yaşar başka Sadettin beyin durumu pozisyonu başka…” dediği ve bir takım siyasi girişimler konusunda Sadettin T. ile ilgili olumlu referansta bulunduğu örgütün gizli toplantılarına katılıp ERGENEKON' un siyasi partileri bölüp parçalama veya farklı partilerin tek merkezden yönetilmesi faaliyetleri çerçevesinde görevli olduğu Şüpheli Şener Eruygur’ a “Sadettin T.’ ı destekleyelim, dürüst bir adamdır” dediği anlaşılmaktadır.

 Sabih KANADOĞLU’ nun da katılacağı yemeği ayarlaması için şüpheli Mehmet Şener Eruygur’ un kendisine, senin çevren geniş bir restoranı ayarla şeklinde talimat vermesinden şüpheli Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın restoranı ayarladığı paranın yarısını da ADD' ye ödemeleri için talimat verdiği, Üsküdar şubesinin kurulması için kendisine Mehmet Şener Eruygur tarafından görev verilmesinden örgütte idari işler ve ödeme işlerini takip ettiği ayrıca de ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN içinde özel görevleri olduğu anlaşılmaktadır. Şüpheli Halis Yavuz IŞIKLAR’ ın ADD üyesi olmamasına rağmen ADD ile alakalı birçok işi ve finans işlerini takip etmesi de ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN dernekler ve sivil toplum kuruluşlarını dışarıdan nasıl yönettiğini ortaya koymaktadır.

 Şüpheli yaptığı görüşmede Mehmet Şener Eruygur hakkında haber yapan gazetecilere kızdığı ve Mehmet Şener Eruygur için “darbeci değil mi oradan tutturuyorlar” diyerek şüphelinin geçmişte de askeri müdahale çalışmaları içinde olduğunu bildiğini ve bunları bilerek bu işlerin içinde olduğunu göstermektedir.


Şüphelinin 10.03.2008 günü saat:17.27 de Cihangir isimli şahız ile yaptığı görüşmede; “…Üç tane o... çocuğu kırık dökük ibneye ben ortalığı bırakmam… Üç tane alevi üç tane gö.. kuru ibneye bırakmıcaz. Ben onu var ya sen beni biliyorsun gücümü biliyorsun ne olduğunu. Ben onu var yaa gece yatağından almazsam namerdim zaten... Mafya liderleri benle öyle konuşamazlar yaa kim ulan ibnenin evladı… Komutanda açık kart verdi sor hesabı yavuz dedi bitti bitti… Bu ibneleri alcaz bu ibneler komutana da karşılar…” şeklinde yaptığı görüşmeden de kendisinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN içinde olduğunu hiyerarşik yapıda olduğunu mafya liderlerinin dahi kendisiyle konuşamayacaklarını söylemesinden de üst düzey bir yerde olduğunu karşı tarafa söyleyerek konumunu güçlendirmeye çalıştığı anlaşılmaktadır. 



Yine aynı görüşmenin ilerleyen bölümlerinde ADD içerisinde ki birtakım muhalif yapılanma ve Ali… isimli bir şahıs hakkında şüphelinin  “Bunları susturucaz Cihangircim susturucaz. Gerek tatlı dilimizle gerek baskı ile bunlara Türk askerinin biliyorsun ..seversen kaldırır tokat attın mı inerler bunlar biz tokat atacaz  bunlara belli oldu… Komutan dedi ki kapattıktan sonra yavuz telefonunu veriyorum yaz... ve icabına bak şimdi ben icabet aldım kardeşim ondan şimdi ölümlerden ölüm beğensin ibnenin evladı yanlış adama posta koydu o bilmiyor beni tanımıyor...” şeklindeki görüşme içeriğinden de maksatlarının ADD’ yi demokratik ortamda bir dernek gibi yönetme değil emri vaki olarak bazı askeri kişilerin emir ve talimatlarıyla muhalefet edenlerin ölümle tehdit edilmesine kadar yapılacakların emri vaki içinde yapıldığı anlaşılmaktadır. 


Şüphelinin, M.Şener Eruygur’un Jandarma Genel Komutanlığından emekli olduktan sonraERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün talimatıyla ülkede askeri müdahaleye uygun zemini oluşturmak amacı doğrultusunda genel başkanlığına geldiği ADD ile hiçbir alakasının olmadığını beyan etmesine rağmen görüşme  içeriklerinde M.Şener Eruygur ve ADD’ nin her şeyi ile ilgilendiği, hatta gerektiğinde “adamın hesabını kes, defterini düz” şeklinde talimatları şüpheli M.Şener Eruygur’ dan aldığını bizzat beyan ettiği, “ÖLÜMLERDEN ÖLÜM BEĞEN” şeklindeki tabirleri ve dernekten ayrılacak kişilere “sen komutanın gönlündeki Cumhurbaşkanısın” diyerek vazgeçirmeye çalışması da ADD ile alakası olmayan birisi için hayatın olağan akışına uygun düşmediği. 

21.03.2008 12.36 günü Cihangir isimli şahısla yaptığı görüşmede özetle;  Cihangir’ in “Abi var mı haberin gelişmelerden Abi? İlhan Selçuk, Kemal AlemdaroğlU hepsini aldılar Doğu Perinçek” dediği, Halis Yavuz Işıklar’ ın “Vallahi billahi yani, ne olur ne biter bilemiyorum ya iyi şeyler de olmayacak... Neler yapmak istiyorlar bilemiyoruz yani ya” diyerek ve başka bir görüşmesinde de telefonlar dinleniyor diyerek konuştuğu şahsı uyarmak suretiyle yapılan işlerin yasadışı olduğunu ve örgütsel faaliyetlerinin takip edildiğini bilerek bu işleri yaptığı anlaşılmaktadır. 

Şüphelinin, şüpheliler Mehmet Şener Eruygur ve İlker Güven’ e  bağlı olarak ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ içinde örgüt üyesi olarak faaliyette bulunması ve örgütün amacına ulaşmak için kullandığı ADD’ lerin illegal olarak finans ve gizli toplantı işlerini yürütmesi nedeniyle eylemine uyan TCK.nun 314/2, 53, 58/9, 63, 3713 sayılı Kanunun 5.maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

17- Şüpheli Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ

a-Savunmaları,

Emniyet beyanı

1976 yılında Günaydın gazetesinde Muhabirlik yaparak Basın sektörüne girdiğini, bu güne kadar sabah Gazetesi Yayın koordinatörlüğü, Yani asır gazetesinin yayın yönetmenliği, Akşam Gazetesinin yayın yönetmenliği, Gözcü Gazetesinin yayın yönetmenliği, Hürriyet Gazetesi Ankara yayın yönetmenliği yaptığını, yaklaşık 2 yıldır ise Tercüman Gazetesinin Genel Yayın Yönetmeni olarak görev yaptığını, hakkında birkaç basın davası nedeni ile açılmış dava olduğunu, 

Yaklaşık 2 yıldır çalıştığı gazeteye ait olan 0533 738 57 07 numaralı telefonu kullandığını, bunun dışında adına kayıtlı olan 0532 232 96 83 numaralı hattı uzun yıllardır kullandığını, bildiği kadarıyla bunun dışında adına kayıtlı herhangi bir telefon olmadığını,

Kendisine sorulan şahıslardan; Ahmet Hurşit TOLON’u yaklaşık 6 yıldır tanıdığını, katıldığı bir resepsiyon sırasında Ege Ordu Komutanı olduğu dönemde tanıştıklarını, kendisini bir abi gibi sevip saydığını, 1.Ordu Komutanlığından emekli olduktan sonra Ankara ilinde ikamet etmeye başladığını, 

Mehmet Şener ERUYGUR’u Jandarma Genel Komutanlığı yaptığı bir dönemde 5-6 yıl kadar önce bir resepsiyonda tanıdığını, emekli olduktan sonra Atatürkçü Düşünce Derneğinin Başkanı olduğunu,  Sevgi ERENEROL’ u ismen tanıdığını, Güler KÖMÜRCÜ’ yü meslektaş olduğu için tanıdığını, Sami HOŞTAN’ ı yaklaşık 10 yıl önce ikametlerinin yakın olması sebebiyle tanıdığını, İlhan SELÇUK’ u meslektaş olması sebebiyle tanıdığını, 

18.04.2008 günü saat:15.52 de Deniz..? ile yaptığı görüşmeyle ilgili;  bu görüşmeyi hatırlamadığını, Deniz’in aynı gazetede çalışan bir arkadaşının yeğeni olduğunu, İzmir ilinde ikamet ettiğini, görüşmenin yapıldığı tarihte bu şahsa iş bulmaya çalıştığını, o dönemde aynı gazetede yazısı yayınlanan MHP İstanbul İl Başkan Yardımcısı Nazmi ÇELENK’ e İzmir de bir tanıdığı olup olmadığını sorduğunu, onun da MHP İzmir İl Başkanı Muvassat DERVİŞOĞLU’ na yönlediğini, MHP ye yerleştirmekten kastının şahsın işsiz olması nedeni ile MHP İzmir binasında iş bulması olduğunu, MHP adına faaliyette bulunması ya da Parti yönetiminde bulunması gibi bir durum söz konusu olmadığını, 

07.04.2008 günü saat: 20.05’te S. G. ile yaptığı görüşmeyle ilgili, S. G.’in DYP üyesi olduğunu, halen İzmir Çeşme de Restaurant işlettiğini, eski Başbakanlardan Tansu ÇİLLER ile samimi bir gazeteci siyasetçi ilişkilerinin olduğunu, Soner GÖKSEL ve onun gibi düşünen birçok DYP’li Tansu ÇİLLER’ in yeniden siyasete atılmasını istediğini, yapılan görüşmenin bununla ilgili olduğunu, 

Aynı görüşmede bahsettikleri  Süleyman..? konusuyla ilgili, Görüşmede adı geçen şahıs DYP genel başkanı S.S. olduğunu, Tansu ÇİLLER’ in siyasete dönmesi ve partililerin konu hakkındaki görüşleri hakkında konuştuklarını, “içeriği bilmem Lazım” derken Tansu ÇİLLER’ in siyasete dönmesini DYP’ lilerin isteyip istemediğini kast ettiğini, S. S.’nun DYP genel başkanı olduğu için şahsın önemli olduğunu beyan ettiğini, 


Soner’in Tansu ÇİLLER’ in siyasete dönmesi için kendisine baskı uyguladığını ve ikna etmeye çalıştığını anlattığını, 

Yönetiminde bulunduğu yayın organını yada yayın organının sağladığı imkanları, ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN amaç ve hedefleri doğrultusunda kullanılıp kullanmasıyla ilgili; bu güne kadar hiçbir guruba örgüte ya da derneğe yönetiminde bulunduğu ya da çalıştığı yayın organlarının imkanlarını kullanarak istihbarat ya da bilgi sağlamadığın, işi gereği sahip olduğu imkanları illegal olarak kullanmadığını, 

08.05.2008 günü saat: 11.14 te Metin..? ile yaptığı görüşmeyle ilgili, görüşmeyi yaptığı şahıs Ankara Temsilcisi M.Ö. olduğunu, C.G.’in adını hatırlamadığını, bir haber sitesinde köşe yazarı olduğunu, görüşmenin yapıldığı tarihte kendisi ve gazetesi hakkında hakaret dolu ve hedef gösterici bir yazı yazdığını, şahsın kim olduğunu, neden böyle bir yazı yazdığını, bu yazıyı kimlerin yazdırdığını bilmek için araştırılma yapılmasını istediğini, 

08.05.2008 günü saat:11.32 de yine X şahısla yaptığı görüşmeyle ilgili, görüşmeyi kiminle yaptığını şuan hatırlamadığını, C. G.in kim olduğunu ve konumunun ne olduğunu yukarıda açıkladığını, 

Şahıs hakkında bilgi toplamak istemesinin sebebinin topladığı bilgilerle onun hakkında haber yapmak istemesi olduğunu, bu olaydan bir süre sonra C. G.haber için özür dilemiş ve yazıyı kaldırdığını, 

08.05.2008 günü saat:11.35 te Murat..? ile yaptığı görüşmeyle ilgili, görüşmeyi yaptığı Murat’ın öz kardeşi olduğunu, aynı haberde kendisinin de adı geçtiği için aradığını, C. G. hakkında topladığı bilgiyi kardeşi ile paylaştığını, kardeşi Murat’ın Güneş Gazetesinin Genel Yayın yönetmeni olduğunu, 

Şahıs hakkında ki bilgiler tercüman gazetesinin Ankara temsilciliğindeki çalışanlar vesilesi aracılığı ile topladığını, Cevheri’ nin hakkında yazdığı yazıya karşılık vermesi için Metin’ den bir yazı yazmasını istediğini, ancak Cevheri’nin kendisinden özür dilediği için yazıyı yazmaktan vazgeçtiklerini, 


19.04.2008 günü saat:01.01 de X bayanın gönderdiği mesajla ilgili, mesajı gönderen kişinin kız arkadaşı Sinem olduğunu, Sinem’in basın sektöründe olduğunu, Argun Grubunda çıkaracağı bir dergi ile ilgili teklif aldığını, bu şahıslarla çalışmaya başlamadan önce onlar hakkında bir çalışma yapmasını istediğini, 

Daha sonra yaptığı araştırmalarda yakın bir arkadaşı vesile ise Argun Grubun düzgün insanlar olduğunu öğrendiğini, bu durumu Sinem’ e aktardığını,

Kendisinin zaman zaman bazı şahıslar hakkında detaylı araştırma faaliyetlerinde bulunduğu, hatta bu konularla ilgili olarak bazı şahıslara talimat verdiği ile ilgili, yaklaşık 30 yıldır basın sektöründe görevli olduğunu, görevim gereği bir çok yerde bir çok insanla çalıştığını, büyük bir çevre edindiğini, mesleğinin habercilik olduğu için ne zaman nerden doğru bilgi alacağını bildiğini, bilgi ya habere ihtiyacı olduğunda mesleki deneyimini kullanarak birlikte çalıştığı aynı sektörde çalıştığı veya tanıdığı insanlardan istihbarat toplayabildiğini, bu güne kadar illegal olarak topladığı bilgileri kullanmadığını, 

18.03.2008 Saat:21.35’de ve 28.04.2008 günü saat:13.19 ‘da Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmeyle ilgili, Görüşmede bir numara olarak bahsettiği kişinin Genel Kurmay Başkanı Yaşar BÜYÜKANIT olduğunu, Yaşar BÜYÜKANIT’ ı yaklaşık 5-6 yıldır tanıdığını,

 Telefonla pek görüşmediklerini zaman zaman kendisini ziyarete gittiğini, ziyaretlerinde kesinlikle iş ile ilgili olmadığını, 

Görüşme de bir bilgi paylaşacağını söylediğini, ancak görüşmek istemesinin asıl amacı emekli olmadan önce kendisini ziyaret etmek olduğunu, kendisi ile hiçbir şekilde karşılıklı ya da tek taraflı olarak bilgi alış verişi yapmadığını, 


Yaşar BÜYÜKANIT ile bizzat herhangi bir aracı şahıs olmadan rahatlıkla görüşebildiğini, ancak görüşmenin yapıldığı tarihte kendisi bir tatbikatta olduğu için Ankara’ da olmadığını, Hurşit TOLON ve Yaşar BÜYÜKANIT ailece görüştükleri için kendisini gördüğünde görüşmek istediğini söylemesini rica ettiğini, 

Görevini ikili ilişkileri gereği askerle yakın ilişkiler olduğu için kendi aralarındaki konuşmalarını ve hitap şekillerini iyi bildiğini, bu tür konuşmalarda Yaşar BÜYÜKANIT için “1 Numara” tabiri kullandığını, bu nedenle bu tabiri kullandığını, 

Hatta bir sonraki görüşmesinde yine bir numara ile görüşmek istediğini, burada ÇOLAKOĞLUNA’ da tabiri kullandığını, Burada adı geçen şahıs Genel Kurmay Başkanlığı Genel Sekreteri S.Z. Ç. olduğunu, bir kaç kez Yaşar BÜYÜKANIT ile görüşmek için Salih Zeki ÇOLAK’ tan randevu aldığını, 

09.05.2008 günü saat: 10.05 te Tümgeneral S.Z.Ç. ile yaptığı görüşmeyle ilgili, yukarıda da belirttiği gibi o tarihlerde Yaşar BÜYÜKANIT ile görüşmeye çalıştığını, bu maksatla S.Z. Ç. tan randevu talep ettiğini, 


03.05.2008 günü saat: 17.07 de B.K.ile yaptığınız görüşmeyle ilgili, B. K.’ın  aynı gazete de köşe yazarı olduğunu,  görüşmenin yapıldığı tarihlerde yine Yaşar BÜYÜKANIT ile görüşmeye çalıştığını, Yaşar BÜYÜKANIT ile kişisel konularda ve özel bir görüşme yapmak niyetinde olduğunu, B. K.’ında Yaşar BÜYÜKANIT ile samimiyeti olan bir insan olduğunu, malum kişi diye kast ettiği Genel Kurmay Başkanı Yaşar BÜYÜKANIT olduğunu, görüşmede adı geçen Albay Genel Kurmay Başkanlığı Genel Sekreterliğinde randevulardan sorumlu bir Albay olduğunu, 

09.04.2008 günü saat:20.07 de Serhan..? ile yaptığı görüşmeyle ilgili, Görüşmeyi yaptığı şahsın Serhan değil C. Z. isimli Çerkez kökenli şakacı bir arkadaşı olduğunu, bu görüşmede o tarihlerde İlhan SELÇUK’un o da alındığı ERGENEKON operasyonu olduğunu, operasyonlarda alınan bazı şahısların Çerkez olduğunu duyduğunu, Çerkez kökenli olduğu için o cümleleri espri mahiyetinde kullandığını, 

Yine espri mahiyetinde söylenmiş bir cümle olduğunu, herhangi bir anlamı ya da kastı olmadığını, 


09.04.2008 günü saat: 20.15 te Serhan..? ile yaptığı görüşmeyle ilgili, görüşmenin yapıldığı dönemde DTP üyesi bazı milletvekillerinin Başbakan ile görüşme talep ettiğini, Başbakan’ın randevu vermediğini, aynı heyetin talebini Cumhurbaşkanı aynı dönemde kabul ettiğini, şehitlerin kanını döken teröristleri savunan bir grubun Cumhurbaşkanı tarafından o makama kabul edilmeleri konusunda konuştuklarını, 

Kesinlikli Başbakanlık veya Cumhurbaşkanlığı Makamına küfür veya hakaret etmediğini, hatta Başbakanı bu tutumundan dolayı takdir ettiklerini, gazetede de bunu haber yaptıklarını, görüşmede Kürt-Türk ayrımcılığı yapmak istemediğini, küfür ettiği ve tepki gösterdiği şahısların  Kürtler değil PKK lılar olduğunu, 

17.05.2008 günü saat 15.06’da Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmeyle ilgili, Türk Milletine hakaret etmek yada aşağılamak olmadığını, kullandığı kelimelerin Kurtuluş savaşı yılları sırasında Atatürk’ün Türk Milletini motive etmek için kullandığı kelimeler olduğunu, 

13.04.2008 günü saat:22.39 da Yiğit ve 04.06.2008 günü saat:00.10 da Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmeyle ilgili, kendisine sorulan soruları tam olarak hatırlamadığını, görüşme saatlerinden anladığı kadarı ile alkol aldığı bir sırada yaptığı görüşmeler olduğunu, 


15.06.2008 günü saat:20.02 de U.S. ile yaptığı görüşmeyle ilgili, Görüşmenin yapıldığı tarihlerde bir gazetede İ. B.’un İsrail de çekilmiş bir fotoğrafı yayınlandığını, görüşmeyi yaptığı U.S.’in eski bakan olduğunu, kullandığı kelimelerin gazetecilerin sık sık yaptığı gibi karşı tarafın ağzından laf almak ve bilgi edinebilmek için duygusal bir yüklenme olduğunu, bu şekilde davranarak karşısındaki şahsın “Öyle deme, asıl sebebi şudur” diyerek bilgi vermesini sağlamaya çalıştığını, amacının bir TSK mensubuna hakaret etmek olmadığını, 

29.03.2008 günü saat:12.16 da X Bayan/Celal ile yaptığı görüşmeyle ilgili, Görüşmede bahsi geçen şahsın Star Gazetesi Ankara çalışanı olduğunu, hakkında yanlış ve hedef gösterici bir haber yaptığı için bu şekilde konuştuğunu, ancak bu şahsa yönelik hiçbir şey yapmadığını, 

19.04.2008 günü saat:01.33 X bayanın gönderdiği mesajla ilgili, bu mesajı atan şahsın eski kız arkadaşı olduğunu, bu şahıstan kurtulmak istediği için kendisi dikkatini çekmek ve taciz etmek için bu mesajı yazmış olabileceğini, 

27.04.2008 günü saat:18.59 da B. K. ile yaptığı görüşmeyle ilgili, Görüşmede adı geçen M.S.’in halen CHP milletvekili olduğunu, görüşmenin yapıldığı tarihlerde çalışma ortamı ve yaptığı işler bazı internet sitelerinde yazılmaya başlandığını, bu konu hakkında görüştüğünü, bu konuyu ara sıra görüştüğü arkadaşı olan M. S.’e de anlatacağını söylediğini, 

15.06.2008 günü saat:00.22’de M.S. ile yaptığı görüşmeyle ilgili, görüşmenin yapıldığı tarihte  M. S. ve kızı ile ilgili bir haber yaptığını, fakat o tarihlerde ikisi hakkında farklı bir gazete de olumsuz bir haber çıktığını, M. S.’in bu görüşmede yaptığı haberde diğer gazetedeki habere atıfta bulunsaydın daha iyi olacağını söylediğini, 

Bu haberi tamamen kendi isteği ve inisiyatifi ile yaptığını, kimsenin isteği veya talimatı ile haber yapmadığını, 

09.06.2008 günü saat:23.13 te T. A. ile yaptığı görüşmeyle ilgili,  görüşmeyi yaptığı T. A. da bir haberci olduğu,  O günlerde T.’nin bir röportaj yaptığını, röportaj yaptığı şahsın A. D.’ın petrol kaçakçılığı yaptığını iddia ettiğini, bir dönem A. D.’ın gazetesinde çalıştığı için kendisini tanıdığını, A. D.’a isnat edilen Petrol kaçakçılığı suçlaması dışında aldığı bir arazi yüzünden bir sıkıntı yaşayabileceğini söylemeye çalıştığını, 

Operasyon kapsamında ikametinde yapılan aramada el konulan (8) Adet dip kısmında iğne izi olan kovan, (7) Adet 7 mm çaplı MKE yapımı Fişek, (45) Adet 9 mm çaplı MKE yapımı Fişek, (1) Adet 5789 seri numaralı 9 mm çaplı Browning marka Ruhsatsız Tabanca ve Şarjör ile ilgili, 5-6 ay kadar önce taşıma ruhsatlı 7.65 mm çaplı bir tabancası olduğunu, bu tabancanın ruhsat süresi dolduğunu, tabanca çok eski bir model olduğu için Bağcılar İlçe Emniyet Müdürlüğüne hibe ettiğini, yeni bir tabanca almaya karar verdiğini, karakolda bulunan görevlilere yeni bir tabanca almak istediğini söylediğini, karakoldan çıktığı sırada bir şahıs yanına gelerek kendi ruhsatlı tabancasın süresinin dolmak üzere olduğunu, satmak istediğini, isterse kendisine satabileceğini söylediğini, bunun üzerine şahsın tabancasını incelediğinde beğendiğini, bunun üzerine hatırlayamadığı bir miktar para istediğini,  tabancanın evraklarını getireceğini söyleyerek telefon numarasını alıp ayrıldığını, aradan geçen zamana rağmen bu şahsın kendisini aramadığını, tabancayı aldığı gün ele geçirildiği kutuya koyduğunu, hiçbir yerde kullanmadığını, 9 mm çaplı fişeklerin şahsın kendisine verdiğini,  7.65 mm çaplı fişekler hibe ettiği tabancaya ait olduğunu, 

Savcılık beyanı

Emniyette ifade verdiğini, ifadesini aynen tekrarladığını, etkin pişmanlık hükümleri ile ilgili olarak bildiği herşeyi anlattığını, çete ile Ergenekon Örgütü ile herhangi bir alakasının olmadığını, kendisine sorulan şahıslardan; Doğu PERİNÇEK, Emin ŞİRİN, Güler KÖMÜRCÜ, İlhan SELÇUK, Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU, Veli KÜÇÜK, Mustafa Ali BALBAY, Sinan Aydın AYGÜN, Ahmet Hurşid TOLON, Erol MÜTERCİMLER, Mehmet Şener ERUYGUR ve Sami HOŞTAN' ı tanıdığını, diğerlerini tanımadığını,

Doğu PERİNÇEK, İlhan SELÇUK, Mustafa Ali BALBAY ve Erol MÜTERCİMLER' i basında meslektaşı olması nedeniyle tanıdığını, ayrıca Güler KÖMÜRCÜ' yü de birlikte aynı medya grubunda görev yaptığı için tanıdığını, ancak kendileri ile bir samimiyeti olmadığını,

Emin ŞİRİN' i milletvekili olması, Sinan AYGÜN ' ü ATO Başkanı olarak, Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU' nu İstanbul Üniversitesi Rektörü olduğu dönemde hatırladığı kadarıyla 2004 yılında ropörtaj yaptığını, işi gereği tanıştığını, herhangi bir samimiyet olmadığını, Sami HOŞTAN' ı Yeşilyurt' ta oturduğu dönemde 1999-2000 yılları arasında karşı apartmanda oturması nedeniyle tanıdığını, ayrıca mesleki olarak susurluk sanığı olarak da bildiğini, herhangi bir samimiyeti olmadığını, Ahmet Hurşid TOLON' la Ege Ordu Komutanlığı döneminden tahminine göre 30 Ağustos Resepsiyonunda tanıştığını, daha sonra 1. Ordu Komutanı olduğunda da görüşmelerinin, samimiyetinin devam ettiğini, Mehmet Şener ERUYGUR ile bir resepsiyonda tanıştığını, emekli olduktan sonra ADD (Atatürkçü Düşünce Derneği) Başkanı olduğunda Mehmet Şener ERUYGUR’u kutladığını, daha sonra herhangi bir toplantıda veya gösteride birlikte hareket etmediğini, ancak haber amaçlı olarak kendilerine birşeyler sormuş olabileceğini,

Gözcü Gazetesi'nde çalıştığı sırada İ.Ü. Rektörü olarak görev yapan K.Yalçın ALEMDAROĞLU ile ropörtaj yaptığı sırada ve Gözcü Gazetesi'nde yayınlanan rektör odasında çekilmiş olan fotoğraf olduğunu, 

Dosya içerisinde bulunan Hurşid TOLON tarafından gönderilmiş olan Yılbaşı Tebriği aralarındaki samimiyet nedeniyle kendisine gönderilmiş olan tebrik kartı olduğunu,

Gazeteciler Cemiyeti dışında herhangi bir dernek, sivil toplum kuruluşu, vakıfa üye olmadığını, gazeteci olması nedeniyle çok sık olarak yurt dışına gittiğini, İngiltere, Almanya, İsrail, Çin, Tunus ve bir çok ülkeye gittiğini, aylık gelirinin 8000 YTL civarında olduğunu, hiçbir gayrimenkulünün, arabasının, gayrimeşru hiçbir iş içinde olmadığını,

Daha önce 1990 yılında 7,65 mm çapında ruhsatlı tabanca aldığını, yaklaşık 1 yıl önce ruhsat süresi dolduğundan yeniletmek için emniyete sorduğunda ruhsat parasının yüksek olduğunu duyunca silahı emniyete hibe ettiğini, evinde ele geçirilmiş olan 9 mm çapındaki silah ve mermilerin herhangi bir ruhsatının olmadığını, bundan yaklaşık 5 ay önce Bağcılar Emniyetinde kapıda karşılaştığı, polis olduğunu tahmin ettiği bir şahısın silahının ruhsat süresinin dolmuş olduğunu söyleyerek satmak istediğini söylediğini, tahminine göre 700-800 YTL kapora vererek satın aldığını, toplam 2000 YTL verecek olduğunu, ancak paranın daha tamamını ödeyemeden evde yakalandığını, şahsın kendisine ruhsat için gerekli olan şeyleri getirecek olduğunu ama getirmediğini, silahı satan şahsa ulaşamadığını, şarjörü, mermileri çıkarıp çekmeceye koyduğunu, polislerin yakaladığını,

Sorgu beyanı 

Öncelikle gazeteci olması nedeniyle bir çok üst düzey insanla tanıştığını, ve onlarla bu açıdan görüşmeler yaptığını, bazı telefon görüşmelerinde küfürlü konuşmalarının çocukluktan kalma bir alışkanlık olduğunu, ikili görüşmelerinden başkaların duymayacağı ortamlarda görüşlerini onaylamadığı devlet yetkilileri hakkında hakaretlerinin olduğunu, kendi üzerine herhangi bir kayıtlı bir şey olmadığını, yalnızca aldığı maaşı olduğunu, bununla hayatını yaşamaya çalıştığını, kendisinin Ergenekon ile ilgili hiçbir toplantıya katılmasının söz konusu olmadığını, telefonunun dinlendiğini söylemesindeki kastın herkesin telefonunun dinlenmesinden dolayı olduğunu, "Teşkilattan kastının Tercüman gazetesinin kendisinden önceki yapısı olduğunu, kendisinin herhangi bir terör örgütü ile ilgisi olmadığını beyan etmiştir. 

b-Elde Edilen Malzemeler, 

Şüpheliye ait ilimiz Büyükçekmece ilçesi Esenyurt Yenikent Mahallesi Bahçekent Sitesi Villa No:37, D:1 sayılı ikamette yapılan aramada elde edilen;

(8) Adet dip kısmında iğne izi olan Boş Kovan, (7) Adet 7 mm çaplı MKE yapımı Fişek, (45) Adet 9 mm çaplı MKE yapımı Fişek, (1) Adet 5789 seri numaralı 9 mm çaplı Browning marka Ruhsatsız Tabanca ve Şarjör

Büyükçekmece ilçesi Esenyurt Yenikent Mahallesi Bahçekent Sitesi Villa No:37, D:1 sayılı evde yapılan aramada el konulan Benq marka 9H01T21N146460506ZDHR502 seri numaralı diz üstü bilgisayar incelendiğinde;

(1) Adet 26 dakika 27 saniye süreli, 16-17 yaşlarında olduğu değerlendirilen bir kız çocuğunun ÇOCUK PORNOSU görüntülerinin bulunduğu,

(1) Adet 07 dakika 52 saniye süreli 12-15 yaşlarında olduğu değerlendirilen bir kız çocuğu ile 12-15 yaşlarında olduğu değerlendirilen bir erkek çocuğun ÇOCUK PORNOSU görüntülerinin bulunduğu,

(1) Adet 16 dakika 37 saniye süreli, 15-17 yaşlarında olduğu değerlendirilen bir kız çocuğunun ÇOCUK PORNOSU görüntülerinin bulunduğu,

(1) Adet 03 dakika 26 saniye süreli, 12-13 yaşlarında olduğu değerlendirilen bir kız çocuğunun ÇOCUK PORNOSU görüntülerinin bulunduğu,

(1) Adet 03 dakika 05 saniye süreli, 15-16 yaşlarında olduğu değerlendirilen bir kız çocuğunun ÇOCUK PORNOSU görüntülerinin bulunduğu tespit edilmiştir.

Quantum 2G81401029_2.1GB seri numaralı hard disk içerisindeki yapılan incelemesinde;

(2) Adet 15-17 yaşlarında olduğu değerlendirilen iki erkek çocuğun cinsel ilişkilerini gösterir ÇOCUK PORNOSU Kapsamında fotoğraf bulunduğu tespit edilmiştir.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No: 6453, 23.03.2008 tarihinde C. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle, U.M. Büyükçelebi’nin “Yani Sabah gastesi Tercüman olarak biz tam tersine biz deliller olmadan gizli olan soruşturmayı açtıkları ve insanları hedef gösterdikleri için biz bu yayını yaptık” dediği, C.’in “Evet evet” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “O.. çocuklarına bak anasını s… evlatları” dediği, C.’in “Bi tek o var şimdi onun dışında bakacam şimdi birazdan” “İnternettede bi açıyım da gaste okuyodum şimdi” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bizle ilgil bişey var mı Şamil TAYYAR dan” “Yazmamış mı bişey” dediği, C.’in “Ben görmedim ama bida iyce bi okuyum bakıyım STAR a bidaha bakıyım görmedim ama bidaha bakıyım hemen” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ya yapsında arkadan çıplak resmini koyalım bu kim diye ŞT diye a.. koduğumun ibnesi onu sen Paris HİLTON yapacam o ibneyi” dediği,

Tape No:6456 da kayıtlı 06.04.2008 tarihinde M. ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Yani o zaman eğer Anayasa Mahkemesi öyle bi sonuç çıksın bunlar ikinci günü anıtkabirin bahçesine toki inşaata başlar” dediği, M.’in “Vallahi başlarlar işte onun için diyorum ya” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Mümkün değil o iş” dediği, M.’in “Onu Anayasa Mahkemesi görüyodur” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Çok zor iş yani çıkmıycak gibi olsa kabul etmezlerdi ilk başta” dediği, M.’in “Doğru söylüyosun zaten onu” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Onu kabul ettimi bitti iş” dediği, M.’in “... partinin kapatılmasını oy birliğiyle” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tabi tabi oy birliğiyle” dediği, M.’in “Cumhurbaşkanı oy çokluğuyla yani” “Oybirliği yani ona AKP liler bile evet demiş ya” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tabi tabi aynen öyle” dediği,  M.’in “Aynen öyle” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Onun yapacağı hiç bişey yok yani o işte” dediği,

Tape No:6457 de kayıtlı 07.04.2008 tarihinde S.G ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin  “Valla görüntü ne, kapanacak yani, bunun şeyi yok.” Dediği, S.G’nin “Kesin mi?” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tabi canım kesin, onun şeyi olmaz” “Başka alternatifi yok o işin” dediği, S.G ‘nin “Sonra ne olacağız peki?” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Sonra işte yeni partilerini kurarlar, işte bir şekilde gider ama o fazla da sürmez, ağır bir ekonomik kriz geliyor zaten yani, ben sana söyleyeyim.” “Çok büyük bir kriz geliyor, onunla beraber işte, erken seçime gider.” Dediği, S.G’nin “Erken seçim kesin olacak değil mi?” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bana öyle geliyor, bilmiyorum yani benim tahminim.” dediği, S.G’nin “Ben de aynı şeyi, hatta şöyle düşünüyorum ben, yani, bunlar yine genel seçimlerle mahalli seçimleri birleştirirler diye düşünüyorum.” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Yok artık, onlar, birleştirsinler ne yaparsa yapsınlar, yani artık geçmiş ola.” “Geçmiş ola çünkü haziran gibi bir kriz bekliyorsunuz, daha genel seçimlere çok var” dediği, S.G’nin “Evet, o seçimden sonra da duman oluruz.” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Yok, seçime dayanamazlar, sanmıyorum. 2001 krizinen daha beter kriz bekleniyor haziranda.” “Bütün bankalar ona göre hazırlığa başlamışlar” “Bak şeyler yükselmeye başladı, krediler, faiz, kredi faizleri.” dediği, S.G’nin “Öyle mi?” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ee başka şeyler var işte, neyse. Şimdi Tansu Hanım ın inmesi gerekiyor yani, bunun şeyi yok.” dediği, S.G’nin “Döndü caım, o baştan beri söylüyor bana onu, ben onlarla dargınım, ben konuşmuyorum Süleymal la.” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ben konuşuyorum valla ne yapayım. Onun vaziyeti önemli, içeriyi bilmem lazım” dediği, S.G’nin “Tabi, yani şöyle konuşmuyorum ben, Nevzat tan alıyorum bütün bilgiyi. O bir de Nevval Sevindi den alıyorum. İçeride de büyük karmaşa var.” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Neval, zaten nerenin adamı olduğunu biliyorsun patron” dediği, S.G’nin “Bilmez miyim canım” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Konuşayım, hııı.  Yani tam zamanı çünkü bu işin” dediği, S.G’nin “Doğru söylüyorsun” “Ben de bastırıyorum zaten, sen de bastır”  “Bu işi biz yapacağız zaten” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tamam” dediği,

Tape No:6458 de kayıtlı 09.04.2008 tarihinde S. ile yaptığı görüşmede özetle;, U.M. Büyükçelebi’nin “Bütün Çerkezleri topluyoılar haberin olsun ha” dediği, S.’nın “Nereden?” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bu dava ......, hepsi, girenlerin hepsi Çerkez biliyorsun değil mi” dediği, S.’nın “Evet” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Hepsi Çerkez” dediği, S.’nın “Kimler alındı ki” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ya işte bu dava, malum var ya çete dalgası” “Hepsinde şey, alayı Çerkez” dediği, S.’nın “İyi. Kürtler harekette” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “İki tanesi hariç, alayı Çerkez abi. Tam şey bu, Kürt operasyonu ha, sana söyleyeyim.” “Bence de kurtulacaklar” dediği, S.’nın “Sanıyorlar” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bence de kurtulacak, bizim ne bela olduğumuzu bilmiyor onlar” “İşte geldiklerinde de onlara şey yaparız” dediği, S.’nın “Ha neden, onlarla ilgili haberler maberler yapacaksan, bizim hani telefon zinciri var ya” dediği,

Tape No:6459 da kayıtlı 09.04.2008 tarihinde “S.” ile yaptığı görüşmede özetle; U. M. Büyükçelebi’nin “Yiğit Çerkez dünyası diye veriyorum” dediği, S.’nin “Ver a.. koyayım be” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Anasını s... ibnelerin. Alın beni de alın a… koyim” dediği, S.’nin “Hayır, hayır, kavga, kavga tam kızışsın lan” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Aynen öyle” dediği, S.’nin “Vallahi billahi, nedir yani, a… kodumun Kürtler gelip de bak başbakana bilmem neye direktif veriyorlar geçmişini si..” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Ama helal olsun herife ya” dediği, S.’nin “Vallahi, direktif veriyor bak ibnelere” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “S.. ağzına s.. git dedi ama biliyorsun değil mi” “Tayyip de. Şimdi ben yarın yaptım onu” dediği, S.’nin “Tayyip götüne soksun bizim Çerkezleri. Şeyden özel kuvvetlerden bilmem nelerdan elediler” “Amına kodumun al götüne sok şimdi, biz yapıyorduk orada, temiz temiz hareketler yapılıyordu” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Şimdi ben yarına şey yaptım Tayyip e, başbakan kovdu, GÜL köşkü açtı dedim” dediği, S.’nin “Evet tamam doğru” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “O pezevenklere” dediği, Serhanın “Doğru” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “O… çocuklarına” dediği, S.’nin “A… kodumun Ermeni kökenli midir nedir ya” dediği U. M. Büyükçelebi’nin “Ee o da öyle. Tepedeki ........ ibne. A… kodumun telefonunu dinlesinler a.. kodumun beni de alsınlar, s… aşşa Kasımpaşa valla hiç kimseden korkum yok” dediği, S. “Neyse siktir et ya. Ne yapalım ya dinliyorlar diye memleketi satacak halimiz yok ya” dediği U. M. Büyükçelebi’nin “Ya aman ya ne bok yerlerse yesinler ya yani, kendimi mi satacağım, memleketi mi satacağım” dediği, S.’nin “Hee, memleketi satacak halimiz yok” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “A... kodumun çapulcu kürtlerine, a… kodumun çocuklarına, analarını s… hepsinin. Hepsini yemin ediyorum doğrarım tek kalemde” “Ben zaten şu anda konuştuğumu gazetede yazıyorum ben, kimseden korkum benim yok. Analarını s… hepsinin” “Yarın bak şey, sitene al istersen, yani acayip Hürriyet e kaydım” dediği, S.’nin “Tamam” dediği,

Tape no:6460 de kayıtlı 12.04.2008 tarihinde M.S. ile yaptığı görüşmede özetle; U. M. Büyükçelebi’nin “Ya Deniz bey bana bişey sormuştu o biliyo kendisi bir iki üç diye” “Bir iki kesin sağlam üçüncüsü tam ..... ama bir iki kesin üçte kesin de yani tam bi yerden görüşme yapacaktım onu ben iletmek için aramadım telefondan sen söylersin o biliyo yani” dediği, M.S’in “ÇALIK LARIN ÇALIK LARIN ŞEYLE İLGİLİ Mİ KREDİYLE İLGİLİ Mİ” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Yok yok o biliyo o biliyo ben geldiğimde onlan konuşmuştum ben” “O bana sordu bana şeyap dedi ..... bir iki tamam üçde sağlam gibi ama yani tam onu şey şe yapamadım konuşturamadım yani”“Bir iki tamam ama üçüncüsü yani pek suskun kaldı yani noldu belli değil yani onun ama tamam gibi” dediği,

Tape No:6461 de kayıtlı 13.04.2008 tarihinde “Y.” ile yaptığı görüşmede özetle; U. M. Büyükçelebi’nin “Gastedeki haberleri takdir ediyo musun” dediği, Y.’nin  “Evet hemde nasıl hemde nasıl canım benim” dediği U. M. Büyükçelebi’nin “Damar damardan” dediği, Y.’in  “Damardan ki ne damardan” dediği U. M. Büyükçelebi’nin“O KÖŞKTE OTURAN O… ÇOCUĞUNUN ANASINI S… MERAT ETME” dediği, Y.’in “Evet” dediği U. M. Büyükçelebi’nin “Evet aynen dinleyen dinlesin ben sana söyleyim” “O İNCEK ORDAN İBNE AŞAĞIYA” dediği,

Tape no:6462 de kayıtlı 14.04.2008 tarihinde Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmede özetle; H. TOLON’un “Ben işte koşuşmadaydım Cumartesi akşamına kadar koştum Allah razı olsun döktürmüşün eee pazar günü kaçtım kafamı dinlemeye dağa ormanlara gittim kafamı dinledim” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Paşam beni niye götürmüyosunuz ya” dediği, H. TOLON’un “A sana kıyamam öyle dağa başlarına gidipte ...” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “O ben her türlü iklime dayanıklı bi adamım” dediği, H. TOLON’un “Yo bu sefer ...bu bi tek şeyi soracam bu Y. B. ne menem kişidir” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bok” dediği, H. TOLON’un “Bir aydır geldi Ankara ya geldi indi üstünü değiştiriyor ama top on ikisine katılmadı bizi verem etti nasıl iş bu ya” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Uzak” dediği, H. TOLON’un “Ha iyi ama söz verdiniz söz geliyosunuz herkes biliyo bütün dünya biliyo yazıldı çizildi” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “O başka iş o iş onlarla muhatap olmayın” dediği, H. TOLON’un “İyi isterdim” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Onlarla muhatap olmayın” dediği, H. TOLON’un “Gel artık Ankara ya gel” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Benim hayatımda üç kişi kaldı biliyomusunuz 4. kişi yok” dediği, H. TOLON’un “Ankara ya gel artık seni çok özledik” dediği,

Tape No: 6466 da kayıtlı 19.04.2008 tarihinde  SİNEM’in çektiği mesajda, é@ 2I@i Adnan Argun. ARGUN GRUP un sahibi. Adam Cerkezmis buarada!55-60 yaslarinda sanirim, isinde gucunde bi adam!sadece adami arastir ufuk. Arastirildgni anl” yazdığı,

Tape No: 6467 de kayıtlı 19.04.2008 tarihinde  SİNEM’in çektiği mesajda, é@ 2`@arsa da Sakin ama Sakin benden oldgunu bilmeyck,tamam mi?” yazdığı,

Tape No: 6468 de kayıtlı  19.04.2008 tarihinde  SİNEM’in çektiği mesajda, Kokainman serdarin bir gun evini basarsa polis kendini guzel seyrdt ben kotuyum kurtuldun hadi yolun acik olsun yeni patronunla” yazdığı,

Tape No:6469 de kayıtlı 27.04.2008 tarihinde M.S. ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Dönüyosun döndüğünde bi konuşalım ya bu dediğim malum şey için” dediği, M.S’nin “Tamam tamam oldu” dediği,  U.M. Büyükçelebi’nin “Bitti galiba demi” dediği, M.S’nin “Bit daha bitti ama daha oturmamıştır galiba daha onaylanacakmış bu adamın ............... yanında bişeyler söylüyoda adam bitti yani .....” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Problem yok orda döndüğünde müsait olursan bi konuşalım” dediği,

Tape no:6469-1’ De kayıtlı 27.04.2008 tarihinde B.K. ile yaptığı görüşmede özetle; B. K’ın “Valla ben işte televizyonda şeye falan bakıyorum E.Ç. lara falan” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Şey lak lak hiç bi bok yok ya” dediği, B. K’ın “O şeye çok kötü yaptılar sabah işine davacı olsun falan filan diyorlar” “Bide kurultayda da öyle bi hava var yani” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Bi bok olmaz” “Bi bok olmaz herifler krediyi sabahı göstererek almıyoki” dediği, B.K’ın “He tabi canım kredi falan” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Krediyi şey alıyo grup adına alıyo herifler ya” dediği, B.K’ın “Evet de işte bunların şeyi yani orası kılıfını hazırlamadan böyle bişeye sokmazda yani o A. G. falan var işin arkasında o yani” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Şimdi şu şeyi yapacam ben bu DOĞAN grubu dalıyo ya bunlara” dediği, B.K’ın “Hı bugün bilmiyom yeni bişey mi var” “Poaş var bu dün likör fabrikasını bu kendileri aldı buna vermediler ya onlara” “Yani A. D. istiyodu bildiğim kadarıyla” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Evet” dediği, B. K’ın “Onada çok bozuldular olağan üstü bozuldular yani” “Sen ben sana şey demiştim hani fotoğraflar var bunu şeyli falan ERBAKAN ın önünde TAYYİP le yanyana otururken böyle elleri dizinin üstünde bi fotoğraf var demiştim” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “evet” dediği, B. K’ın “Onu buldum ben yarın verecem sana” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Şey A. D. ın” dediği, B. K’ın “A. D.ın” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Güzel olur kullanalım ya” dediği, B. K’ın “He sana yarın verecem takdir sizde” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Kaç kalem var şimdi poaş başka neler diyebiliriz yani bunları bunları nasıl aldın onu söyle ondan sonra hesap sor diye” dediği, B. K’ın “He poaşı işte yani poaşı iş bankasından dış banka alması var” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Evet” dediği, B. K’ın “Ondan sonra oda yani muazayla” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Evet” “Bide Hiltonu Hilton işi var” dediği, 

Tape no:6472 de kayıtlı 27.04.2008 tarihinde B.K. ile yaptığı görüşmede özetle; U. M. Büyükçelebi’nin “Müdür naber” dediği, B.K’ın “Sağol abicim buyur” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “İyi A. D. a kötü daldım ha” dediği, B.K’ın “Daldın mı oh” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Manşet yaptım hesap sorana bak diye” dediği, B.K’ın “İyi işine yaradı yani o şeyler” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “He yaradı hepsi” “Şimdi öbür tarafa fazla yalaklık gibi mi oluyo diye şeyaptım ama hesap sorana bak diye önce kendi kendi hesabını ver ondan sonra hesap sor diye yaptımda” dediği, B. K’ın “Ama işte vakıfbank falan yani artık öyle olabilir öyle yorumlanabilir ama” “Olayında bu boyutu var şimdi ben mesela dün şunu çok dikkatimi çektiydi şimdi bu likör fabrikasını” “Ulan buda mı artık yeter artık falan filan diyodum ama o almasa bu Aydın DOĞAN alıyodu” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “O alacak tabi” dediği, B. K’ın “He yani tabi... .tutar tarafları yok ama A. D. mesela bu KARAMEHMET e olan borç meselesini ilk ortaya bu parayı alın falan diye Ertuğrul un yazıları var” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Evet” “İşte hepsine daldık yani o POAŞ ın vergi borcunu indirmesinden olsa alayına daldım şimdi yani” “...hesap sorana bak diyo onun köpek gibi suratınıda koydum komaya girecek yarın” dediği, B.K’ın “Yani esip dava açacak falan ama işte neyse” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Dava açar bişey tutturamaz canım iddianeme Türk halkı sana bunları açıklamasını soruyo  yani” dediği, B.K’ın “Yani bunun yapacağıda o” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Hakaret yok ki” dediği, B.K’ın “İyi yani böyle işte Aydın DOĞAN sağlam ayakkabı olmadığını herkes biliyo abi” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bugün şey geldi bizim arkadaş” dediği, B.K’ın “Kim abi” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Şey Nazmi” dediği, B.K’ın “Eeee he” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Yav şey çok enteresan tabi yani bana bi takım şeyler söyledi” “Herifler yani takip mi ediyorlar evde mi yatıyorlar herşeyi ezber bi takım şeyler söyledi bana şaşırdım kaldım nerden biliyorlarsa.....” “Benle ilgili evet  herşeyi biliyo herşeyi ama” dediği, B.K’ın “Yani işte ne biliyim nolcanı ben” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Bana gelip gidenlere kadar” dediği, B. K’ın “Yani o işi tabi ordan söylediya Cem mem falan bu kim bu arkadaş diye demek baktırıyorlardır ama ya bunların şeyi bu ben kafam karıştı abi bu çıkışları yani” “Orayla ilgili yani şeyim oldu abi o tutturmalı milleti falan tahrik ediyorlar yani bu gazeteyi almayın diye şimdi bi yandan da bakıyosun Yenişafak” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Evet” dediği, B. K’ın “Bu star mıtar hepsi bi öne bunların okuyucusu belli bi şeyi belli öbür türlüde ....” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Yalnız sabahda liberal yapı yapacaklar ben daha önce sana söylediğim gibi” dediği, B. K’ın “Ha işte öyle olması lazım” “Bunlara çok dikkat etmeleri  lazım” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Öyle olacakmış öyle olacakmış” dediği, B.K’ın “O yazıyı bozmamaları bu işi usta gazetecilerle” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Yok bizim Cem in Cem in söylediğinin aynısını Nazmi söyledi bana bugün” dediği, B. K’ın “Tabi yani öyle yapmak lazım senin haberinin olmaması lazım abi” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Ee tabi öyle yani” dediği, B. K’ın “Senin hiç haberinin olmaması lazım” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Yarın Memet le konuşcam bizim SEVİGEN le” dediği, B. K’ın “evet” “tamam” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Ya bugün gelen anlattı ya benim odadaki şeye kadar paşaya kadar resme kadar” dediği, B. K’ın “Hı enteresan yani” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Şaşırdım kaldım yani bana gelen misafirlere kadar bunlar bunlar sana geldi mi abi dedi e gel geliyodur niye gelmesin oğlum dedim yani” dediği, B. K’ın “Hı e abi o zaman bi ilgide var demektir aslında işin o yönüyle de bakmak lazım işe” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “İşte onu öyle diyo yani bunlar bi çalışma yapıyo senin üstünde haberin olsun dedi ama dedi senin odandaki fotoğraf dedi artı senin için dedi onlar için çok önemli o dedi” dediği,

Tape No.6473 de kayıtlı 28.04.2008 tarihinde Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmede özetle; U. M. Büyükçelebi’nin “Saygılar efendim Ufuk BÜYÜKÇELEBİ” dediği, H. TOLON’un “Yanaklarından öperim sevgili kardeşim napıyosun” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “İyiyim efendim epeydir konuşamıyoruz” dediği, H. TOLON’un “Ya sorma ben evle boğuşuyorum da ondan” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Niye hayırdır” dediği, H. TOLON’un “İşte ev beş senede tamamlattım şimdi onu onu eşyasını meşyasını düzenlemekle meşgulüm ondan” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Yardıma geliyim” dediği, H. TOLON’un “Dört dörtlük sen varsın dört dört dörtlük gidiyo” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Değerli paşam ben BİR NUMARAYA GİTMEK İSTİYORUM ÇOLAKOĞLU na da geçen hafta ben ben .... haber vercem dedi” dediği, H. TOLON’un “Söyleyim söyleyim” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Bi ziyaretine gitmek istiyorum” dediği, H. TOLON’un “Söyleyim söylerim söylerim ben” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Bi isteğiniz varmı efendim” dediği, H. TOLON’un “Seni yanaklarından öpmek” dediği,

Tape No:6474 de kayıtlı 30.04.2008 tarihinde “C.” ile yaptığı görüşmede özetle; C.’nin “Noluyo hükümet senin hürriyet koç moç bindiriyo” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Bindiriyolar evet” dediği, C.’nin “Senin sizinkilerde Showda biraz şey çanakçı he” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Onların ne bok yediği belli değil ya” dediği, C.’nin “Ama halkbankın açıklaması var al koy” “Ben söylediğim bişey vardı öyle açıkla nerden kaynağı nedir bilmem ticar ticaret piyasasına göre bankalar yasasına göre yasak herif bi açıklasa bankalar üst kurulu adamın ağzına sıçar” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Tabi doğru” dediği, C.’nin “He ne açıkla ne demek açıkla” “Olur mu ticaret şeyi var” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Tabi doğru” dediği, C.’nin “Eee orda adam söylemiş işte benim söylediklerimi” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Bu işlerin sonu DOĞAN grubunun kıçına bişey kaçacakta ondan panik var orda” dediği, C.’nin “Doğan ben sana dedim ya üç dört ay bekle diye”  “Petrol ofisinin şeylerini vermediler tabi kredi vermediler kaldı” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Aynen öyle” dediği, C.’nin “Ondan sonra vergi vergi borçlarını ödememişler” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Şey kürtleri tutmuş havuza geçirmiş Sakaryalıları” “Bende bende bugünkünde tam tersini yaptım helal sana Sakarya şeyin şehidin üstünde halay çektirmedin diye  ”  “Kakmış ayağa amına koyum tersten vurduk” dediği, C.’nin “Sen biraz öyle yapacaksın ya” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Eee yapıyoruz zaten ya” “Yapıyoruz iyi konuşuruz o zaman” dediği,

Tape no:6478 de kayıtlı 03.05.2008 tarihinde B.K. ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “...... şeyapamadım bende nedir onun ismi Albayla konuştum ben”  “Görüşmüş bugün malum kişiyle” “Bi kaç gün içinde görüştüreceğim dedi” dediği, B.K.’nin “Tamam baba tamam” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tamam hadi görüşürüz” dediği, B.K.’nin “Tamam abi” “Pazartesi şey yaparız” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Konuşuruz tamam” dediği ( Arka plan: Şimdi bana dediki Aydın DOĞAN telefon etti bana )

Tape no:6479 de kayıtlı 05.05.2008 tarihinde X ŞAHIS ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Perşembe günü Ankara da mısınız gelecem sizi ziyaret etmek istiyorum” dediği, X şahsın “Olabilir” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ankara da sınız demi” dediği, X şahsın “Yani bi işte bi Nilgün le kontrol et yalnız ....... şimdi bi problem gözükmüyo” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Siz nasılsınız” “Nası geçiyonuz 85 liyi ama” dediği, X şahsın “onlara fazla girme” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ama hepsi size çok yanlış yaptı biliyomusun” dediği, X şahsın “O ayrı o ayrı” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Onun için yapıyorum başka bişey yok gerçi oda benim gibi çerkez ama o hain çerkez” dediği, X şahsın “Neyse hiç girme bunlara ya hiç” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Öylemi” dediği, X şahsın “Tabi tabi senle konuşuruz onları” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Peki geldiğimde konuşuruz” dediği,

Tape No:6480 de kayıtlı 08.05.2008 tarihinde T.A. ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “: Bu C. G. deniler oğlan kimdir” dediği, T.A’ nın “C. G. Aktif haberin genel yayın yönetmeni tanıyorum” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Neyin nesi bu herif” “Ondan sonra bizde işte muhafazakar gazeteyi aşırı milliyetçi ulusalcı gazete haline getirmişiz bilmem neymiş yok gömleğimin dümesi üç dümesi açıkmış boynumda zincir varmış, o zincirin ucundakini sokarım götüne onun ben haberi olsun  ” dediği, T.A’ nın “Şamil den kopya çekmiş demekki” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Yok bu neden ya burdan birden bire bu nedir yani onu anlamadım ben yani” dediği, T.A’ nın “Hayır yani yapısı daha önce Star gazetesinde çalışmış” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Aydın heralde öyle gözüküyo CANDABAKOĞLU” “Yapacak bişey yok o zaman bizde gerekeni yaparız” dediği, T.A’ nın “Şimdi köşe yazısı olarak mı haber olarak mı yazmış ne olarak” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Şunu bi bi araştırabilirsen sevinirim ya” dediği, T.A’ nın “Tamam olur” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Komple gruba dalmış yani” dediği,

Tape no:6481 de kayıtlı 08.05.2008 tarihinde M. İle yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Bu Ankara da C. G. denen o. çocuğu kim” “C. G. bi o. çocuğu varmış Ankara da kim o” dediği, M’ nin “C. G.” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bu neyin nesidir hangi itidir boku pisliği neyin nesidir bi bunu araştırın banada anasını s…” “Şunun seceresini neyin nesi çıkartta şunu bi haddini bildirecek bişey yapalım” dediği,

Tape no:6482 de kayıtlı 08.05.2008 tarihinde X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; X’in “Bu piç şimdi zamanında Star da F.Ç. ile  çalışmış” “Biraz ilticacı bi çocukdur diyorlar bizim Ü. T. var şeyde akşamda foto muhabiri onlarla aynı dönem çal.....” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “bu A. C......” dediği, X’in “Aynen aynen şimdi onu söyliycem galiba bunu biraz Metin ler varya M.I. mı ne” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Şimdi ben bunun anasını s… tabi yani şimdi şimdi ben bunu araştırıyorum seceresini çıkaracağım karısına kadar nerde daha önce o... yaptığına kadar çıkaracam anasını s.. şimdi ben bu itin, o boynumdaki zincirin ucunda ne var diye bi sor bakalım o ibneye” “Neyse onu bul o piçi yani bu neyin nesidir ne yapmak istediğini başınada nası bela alacağını düşünsün bundan sonra” dediği, X’in “Ben ona söylerim” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “O zincirin ucundakini de yazsın olurmu” dediği, X’in “Aynen aynen” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “A.. koduğumun çocuğu” dediği, X’in “Yani biz hadi bizi Tuncay ÖZKAN dahil herkese gömmüş gitmiş yani” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Hiç heralde A. C. Tercüman olmadı akşamı mı istiyo napıyo” dediği, X’in “Ben ne biliyim” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Almıyo hiç kimse” dediği, X’in “Almıyo müdürüm millet gazete ... yine aynen” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bizim teşkilat ..” “ Bak şimdi ben sana bişey söyliyim bak sen o piçe deki sen de önce de araştır eğer ona geçireceksen  de araştır ..... gülünç duruma düşüyorsun de a… koduğumun piçi bu gazeteyi biz aldığımıda 29 bin trajı vardı” “29.500 dü trajı 200 bin lirayada 10 sayfa ilavesi vardı 95 yeni kadrosuyla” dediği, X’in “Evet” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Pezevenkin piçi şuanda gazete 18 sayfa 300.000 liraya satıyo aynı traj” “Anasını s.. çocuğu ve 35 kişilik kadroyla çıkıyo bu gazete” dediği, X’in “Evet” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “4 milyon lira zararı vardı salak”  “A.. koduğumun evladı o piçe bunları söyle ben sana kendi bildiklerimi söyleyim de bilmeden yazma de başına iş alacaksın haberin olsun” dediği, X’in “Ya çocukla ilgili yani kimse kötü bişey söylemedi belli ki ufalamıştır ama ben şimdi konuşcam onunla” “tabi dur ben onla bi konuşuyum ondan sonra derim ki müdür bunun şey burnu havada bizde buna bi bende ona köşede bi” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Yok ben hazırlık yapıyorum zaten s.. şimdi anasını karısına kadar araştırın ..” dediği,

Tape no.6483 de kayıtlı 08.05.2008 tarihinde “M.” İle yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Ondan sonra şeyin A. C.nun adamı daha önce star gazetesinde çalışmış F. Ç. nin yanındaymış F.Ç. siktir etmiş ama F. Ç. nin hakkında da yazılar mazılar yazmış kendi halinde böyle şey yani gar zavallı bi herifin tekiymiş yani” “Suya süte... dokunmayan ama bu belli diyorlar şeyin Aydın ın adamıymış bu” “Aynı takım yani teşkilat M. I.” dediği, M’ nin “A.. suratlının biri zaten” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “He Fethullahçıymış şimdi araştırıyoruz bakalım karısına kadar araştırıyorum” “Yo ben yapmıycam canım bizim Ankara da Metin e yazdaracağım şimdi bi haberleri toplayımda” “Şafak aradı Ankara dan bizim U. S.in kardeşi varya Şafak böyle böyle bi dalga çıkmış dedi dedim o zaman bana fakslattır bi görüyüm bakıyım dedim gazeteyi geldiğimde masanın üstüne koymuştu kız o okumuştur” dediği, M’ nin “Ama ben sordurttum Ersin e Müjde nerden duymuş diye çünkü öğreniyim bakıyım kimlerle konuşuyo diye” “Ankara dan bi arkadaşım demiş” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bi dakka du bakıyım ya Müjde” dediği, M.’ nin “Söyleme şimdi kızı şeyapmada bilelim istiyorum” dediği,

Tape no:6484 de kayıtlı 09.05.2008 tarihinde “M. / S.Z.” ile yaptığı görüşmede özetle; S.Z. nin “(Astsubay Bağlıyor: Alo iyi günler Ufuk beyle mi görüşyorum)” “(Astsubay Bağlıyor: Muherrem Astsubay Genel Kurmay genel sekreteri Tüm general S.Z.Ç. ın emir astsubayı veriyorum komtanımızı iyi günler sağolun )” dediği, S.Z’nin “Şimdi o komutan sizi yirmi yirmidördü haftası içerisinde bir zamanda şey yapacak kendisi bu nato toplantısına gidyo” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Evet tamam” dediği, S.Z’ nin “Beni ... kabul edecek onu biz size şey yapacaz koordine” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Yirmi yirmidördü arası” dediği, S.Z.’nin “Arasında bir müsait günde biz size iletecez tamam” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tamam çok teşekür ederim” dediği, S.Z.’ nin “Bu arada dedi ki Ufuk beye benim selamlarımı söyle” “Özellikle şu çıkan astsubay dizisi var ya” “Yani bu gün ondördüncü falan yayınlanıyor” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Evet evet” dediği, S.Z.’ nin “Bu silahlı kuvvetleri ciddi şekilde zarar veriyo” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin Tamam bu gün bitiryorum tamam “” dediği, S.Z.’ nin “Ufuk beye söyle o anlar” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tamam anladım mesajı aldım ben o şekilde düşünmedim tamam peki oldu” dediği,

Tape No:6485 de kayıtlı 26.05.2008 tarihinde Erhan GÖKSEL’den aldığı mesajda; “Sevgili dostum, dunku aciklamama nasil destek saglanabilir. Devlet, Yargi, Muhalefet ustune mi yatacak, soyledigimle mi kalacagim? Medya destekler mi siz” yazdığı,

Tape no:6487 de kayıtlı 26.05.2008 tarihinde M. S. İle yaptığı görüşmede özetle; U. M. Büyükçelebi’nin “Yav bu şey için ben aradım da seni evelsi gün konuşamadık şu A. belediye başkanı dal yarak M. D. denen ibne” dediği, M.S’ nin “ya ben söyledim onada tam anlatamadım ne olduğunu” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ya yıkyo herif orayı çocuk kızın evini bula bula bizi buldu herif ya” “Ya benim asıstanın yeri olduğunu bilyo ya ben aradım söyledim ihya ettim hayvanı diyo cumartesi günü ekip yollamış yıktırmış ekip ya ve haksız yaptı işi aha ben  oyacam şimdi anasını s.. herifin” dediği,

Tape no.6488 de kayıtlı 26.05.2008 tarihinde M. S ile yaptığı görüşmede özetle; U. M. Büyükçelebi’nin “Alo arayabildin mi şu Mustafayı” dediği, M.S.’nin “Çıkmadı yok aradım mesut şey Ufuk aradım” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Ya ne olur şu çocuğun işini hallet ya” dediği, M.S.’nin “Cebi cevap vermiyo belediye gelmiyo arasana takip etsene” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “He söyle yoksa ben Denizlere de söyliycem söyle kendisine yani” dediği,

Tape no:6489 de kayıtlı 26.05.2008 tarihinde M. D. İle yaptığı görüşmede özetle; U. M. Büyükçelebi’nin “Bi zahmet bi ilgilensen sevinirim ben gittim çünkü baktım kızlara şimdi karşı tarafta oturanlar diyo ki biz üç dört mertre zaten fazla çıktık burya diyolar diyenler var karşıda” dediği, M.D.’nin “Efendim bakın söylenenler başka kayıttaki durum başka” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “ya bilemem bu sizin işiniz de” dediği, M.D.’nin “Onlar benim hepsi hemşerim ben ne yapabilirim ki yasayı ben önüme koyuyorum ipi çekyorum gidyorum ben iki kat kendi evimi yıktım” “Herkeze örnek ben Furüz köyde içerisinde beş tane kirası olan anamda kirasını almış olduğu evimi yıktım yola tecavüzdü öyle yapılmış yani” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Evet” “Ya şimdi alınmaz diye birşey yok tabi ki ordan yol geçecekse alınıcaktır ama bunu daha böyle bi mantıklı bir hele getirirsek iyi olur baya götürmüşler çoçuğun kızın şeyini” dediği, M.D.’nin “Ama bakın olay şu yani kamu oradan yol geçyo iki tane araba geçtiğinde yangın olduğunda oradan araba geçmez ve ev yanar” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bunların da dediği karşı iki taraftan eşit alınsın razıyız diyolar tek taraftan alındı diyolar” dediği, M.D.’nin “Bakın ... karşı tarafa ilişkin adamların hepsi imar hattında evlerini tutabilmişler orda yani böyle dün yanlışlık olmamış orada ama diğer karşı tarafta imar hattına ilişkin evler durmamış, bahçe duvarı ile tutmuşlar bahçe duvarını yıkmışlar yıksınlar onlar bizim arkadaşlar onu tekrar yine yaparlar sorun değil o ama eve zarar vermeme adına bir metre zaten fedakarlıkta bulunmuşuz” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Yok bulunmamışlar onu da yapmamışlar” dediği, M.D.’nin “Yapmışlardır arkadaşların burdalar” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Yok orda söylemişler yok bize öyle birşey söylenmedi demişler” dediği, M.D.’nin “Ben şimdi gidicem o .... yere yerine gidicem bakacam tekrar” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Peki ilgilenirsen çok sevinirim” dediği, M.D.’nin “Tamam ilgilenirim” dediği,

Tape no:6490 da kayıtlı 26.05.2008 tarihinde M. İle yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Şimdi Müjde başkanla konuştum ben tekrardan” “O anlattı bir takım şeyle ama şeyse işte sonuçta orya kendisi gelecek başkan haberin olsun” dediği M’nin “Tamam oldu Nezaman gelcek” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Heralde bu gün gelir orya bende gitcem şimdi” dediği,

Tape no:6493 de kayıtlı 28.05.2008 tarihinde “S.” İle yaptığı görüşmede özetle; S.’nin “Sağol Ufuk sana sadece bi mesaj iletecem ben sana bu bizim şey var ya şey belediye başkanı” dediği, U.M.Büyükçelebi’nin “Bakırköy” dediği, S’nin Yok yok şeyci öbürü Tuzla “” dediği. U.M. Büyükçelebi’nin “Evet” dediği, S’nin “Ona bugünlerde aman dikkat ha ya o bize” dediği. U.M. Büyükçelebi’nin “Yok  o benim adamım zaten” dediği, S’nin “Tamam tamam peki okey” dediği. U.M. Büyükçelebi’nin “Orda bir problem yok ben zanettim Bakırköyden mi bir şikayet geldi” dediği, S.’nin “Yok yok onlar değil benim orda işim var da o yüzden diyorum” dediği. U.M. Büyükçelebi’nin “tamam bilyorum o konuyu bilyorum ben” dediği,

Tape no:6495 de kayıtlı 29.05.2008 tarihinde “M.S” ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “O bu gün sorduğun yerde yani S. B. ninde içinde olduğu çok büyük bombalar var” dediği, M. S’nin “Doğrudur” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Çok büyük bomba ama çok büyük bomba çok büyük yani çok büyük” dediği, M. S’nin “Abi onların ne olduğunu ben bileyim gelince sen ben gelyorum şimdi akşam sen çok geç saatte  uyuma ben geç saatte de olsa ararım ben seni” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “.. tamam” dediği, M. S’nin “Geç saatte de olsa arıycam seni” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Ya Deniz beyide kırmak istemiyorum ama yani anasını s... ortalığın ben sana söyleyim  ” dediği, M. S’nin “Konuşcaz konuşcaz” dediği,

Tape no:6496 de kayıtlı 30.05.2008 tarihinde “M.S.” ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Olur çok büyük bir iş patlatacam yanlız ha acayip organize skandal var acayip ama acayip acayip” dediği, M. S’nin “Nerde ..” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tabi acayip acayip ama acayip” dediği, M. S’nin “Neyse konuşuruz yarın ben onu bilyom” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “... koymak zorundayım yani belgeli hepsi çünkü” dediği, M. S’nin “Yok yani konuşimde konuşuruz  Hadi görüşürüz” dediği,

Tape no.6498 de kayıtlı 31.05.2008 tarihinde “M.S.” ile yaptığı görüşmede özetle; M. S’nin “Yarın o hani  diyorsun ya şu çıkıcak bu çıkıcak yazmıyoruz onları” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “İşte anonsu var altında zaten” dediği, M. S’nin “Yapmayın işte anons yapmayın” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Koymuyalım mı anons” dediği, M. S’nin “Yok ama o sayfa elinde bulunsun senin koyulmuş sayfa elinde bulunsun ... öyle yap” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “İyi o zaman” dediği, M. S’nin “Fotokopi beyaz kağıt gibi yapıyordun ya” “Hani  bi beyaz çıkmadan önce bi beyaz sayfa alyoruz manşetten siyah beyazını alıyoruz” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Şimdi yarın kimde var başka şey onun altında da onun anonsu var nerenin olacağı” dediği, M. S’nin “İşte o bak şimdi böyle siyah beyaz  ön bi sayfa var siyah beyaz  ” “Yani ilk sayfadan anonssuz siyah beyaz bir sayfa alım diyorum” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tamam aldırttırım onu ben” dediği, M.S’nin “Anladın demi dediğimi” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Anladım abi tamam” dediği,

Tape no:6499 da kayıtlı 31.05.2008 tarihinde “M.S.” İle yaptığı görüşmede özetle; M.S’nin “Valla anlatırım sonra gelince bu bizim İstiye ye doğru gelebilir misin?” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “İstinye ye doğru şu anda Bahçeşehire doğru gidyorum” dediği, M. S’nin “Yapma ya” “Bu tarafa gelemezsin sen demi” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Ya Bahçeşehir tarafına gidyodum ya çok ters tamamen ters yani” dediği, M. S’nin “O zaman sabah ne yapalım sabah” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Nasıl yapalım” dediği, M. S’nin “10 da bir yerde kahve içelim mi” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Yarın sabah nerde” dediği, M. S’nin “Orta bir yerde bu dedeman medeman gelemezsin demi bu tarafa” dediği,

Tape no:6501 de kayıtlı 31.05.2008 tarihinde “M.S” ile yaptığı görşümede özetle; M. S’nin “... ne yaptın” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “İyi valla gazete döndü geldi şimdik ben sana yarın getiririm onun altında anons var ondan sonrakinde yok” dediği, M. S’nin “Sende anonslu olan sende mi” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Bende bende” dediği, M. S’nin “Ha bu bugünkünde yok” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Yarınkinde yok işte yarınki gaste geldi şimdi koymuştum anonsu çıkarttım .....diye” dediği, M.S’nin “Anonslu gaste yok mu sende bir tane” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Anonslu gazete var bende” dediği, M. S’nin “Tamam o lazım bana” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “İşte yarın sabah getirim ikisini de” dediği, M. S’nin “Tamam bi dakka faksılıyamazsın demi” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Fakslarız da Nerdelerdesin ki sen” dediği, M. S’nin “Faksın var mı senin” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Şöförün varsa dönen gazeteyi gazeteden alsın ya bizim çocuktan  varsa adamın” dediği, M. S’nin “Şöförüm yok senin faksın var mı yok mu” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Benim faksım yok ya” dediği,

Tape no:6502 de kayıtlı 01.06.2008 tarihinde M.S ile yaptığı görüşmede özetle; M. S’nin “Bu Leventte üniversitenin işi var biyomusun Doğatepe çok güzel deniz manzaralı bi yer tam tepede” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bilmiyorum ya” dediği, M. S’nin “O zaman sen şeye gel bizim şöför gelsin alsın seni” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Nereyi” dediği, M. S’nin “Sen şeyin center i bilyomusun Dalmaz Center” “Dalmazı bilyomusun Akmerkezi geçince” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Bilyorum evet” dediği, M.S’nin “Bilyosun orda çünkü kumar oynadın karılar marılar çok orda onu geçyosun direk dümdüz devam etyosun” “Tam ünüverste var orda bilyosun göbek”  “Ordan sola dönyosun Ufuk 500 merte ilerde sağda büyük bir otobüs durağı var” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Neyse Dalmazın orya gelim ben seni arayım” dediği,

Tape no:6507 de kayıtlı 04.06.2008 tarihinde Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Nasıl anlamam o güzel sesini üstadım iyiyim sen nasılsın” dediği, H.T.’nin “Bugün kıyamet koparttım” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Helal olsun” dediği, H.T.’nin “Manşettendi Fetullahçılar acayip çıldırmışlar”dediği,U.M. Büyükçelebi’nin “A bir saniye bir saniye .... peki hemen hemen şimdi ...” dediği, H. T.’nin “İyiyim sen nasılsın” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ya Perşembe gelyormusunuz efendim” dediği, H. T.’nin “Geliyorum orda akşam görüşcez” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ha beraberiz” dediği, H. T.’nin “Tabi şey sizi aradığında ben ordaydım ben söyledim arayın diye belki burdaki arkadaşı aradı belki sizi aradı selda hanım” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “.... ha geldi bana” dediği, H. T.’nin “Toplandıdaydim toplantıdaydım karar aldık işte koşuşmaya devam edyoruz be dostum” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “İyi olcak” dediği, H. T.’nin “hiç hiç ..” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Atatürkün kurduğu cumhuriyeti kimse yıkamaz paşam” “Atatürkün kurduğu cumhuryeti kimse yıkamaz” dediği, H.T.’nin “Hayır hayır asla öyle birşey olamaz başbakana F tipi tuzak iması efendim Erdoğan tuzağa ingiliz muha” Dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “O doğru efendim bilyomusunuz” dediği, H.T.’nin “Allahın seversen” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tabi en büyük tehlike köşkte oturyor paşam en büyük tehlike bunu dinliyenler hiç umrumda bile değil ben size söylüyorum bunu en büyük tehlike şu anda köşkte Fetullah oturyo paşam” dediği, H.T.’nin “Öyle diyo zaten öyle diyo öyle diyo” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tayip Erdoğan ın var ya bu işlerde onda bir günü ha ben size söyleyim büyük tehlike orası” dediği, H.T.’nin “Öyle diyo zaten gelince görüşürüz” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Görüşürüz efendim ben sesinizi bi duyim diye aradım” dediği, H.T.’nin “Çok mutlu oldum teşekkür ederim” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “.. ben rahatlıyorum sesiziniz duyunca” dediği,

Tape no.6508 de kayıtlı 04.06.2008 tarihinde Hurşit TOLON ile yapılan görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “(Yanındaki başka bi şahısla konuşuyor Hurşit Tolon:  Dün konuştun dimi ee ben konuştum Hikmet orda ..... uçağa vericeksin bende yedide ordan biz aldırırız hadi görüşürüz hadi sağol eksik olma geç kalma Murat çok önemli biliyorsun sağol abicim sana zahmet oluyor)” dediği, H. TOLON’un “Ufuk naber” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “İyi vallahi senden naber” dediği, H. TOLON’un “iyiyim hayatım sağol” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Deniz bey güzel konuşmuş” dediği, H. TOLON’un “He fena değil güzel di Ufuk” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “tepeye koydum  şür manşete koydum” dediği, H. TOLON’un “ne yazdın” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bu şey Babacana geçirmiş ya ha güzel oldu” dediği, H. TOLON’un “Babacana evet” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Sen git şeye bak diye Türklere bak diye hee” dediği, H. TOLON’un “Sen git” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Türklere bak diye he” dediği, H. TOLON’un “Türklere evet” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “O tarafı daha iyi” “o daha önemli .... onu ben yaptım” dediği, H. TOLON’un “Tamam hayatım iyi yapmışsın” “İyi sağol eksik olma ben Perşembe akşamı dönüyorum” “Onlar yarın hallediyorlardı çocukların ooo” “Ben Perşembe dönücem ya” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Tamam oldu” dediği,

Tape no:6510 da kayıtlı 06.06.2008 tarihinde “M.S.” ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Sevigen naber” dediği, M.S. ’nin “İyiyim sen nasılsın” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ö. S.ı yarına manşet yaptım” dediği, M.S. ’nin “Niye” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Senin adına bu partiden gitmelidir diye” dediği, M.S. ’nin “Bu kadar olurmu bu şey” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Yaptım vallahi” dediği, M.S.’nin “Sakın sakın bunu başımıza bela etme şimdi” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Niye lan” dediği, M.S. ’nin “Şimdi aramız biraz iyi aramızı bozma” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Vallahi yaptım” dediği, M.S. ’nin “Yok ufuk sakın ha” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Ö. S. gitmelidir diye M.S. imzası yok koca fotoğrafını koydum haberin olsun” dediği, M.S. ’nin “Tamam” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Ciddi diyorum yarın çıkacak” dediği, M.S. ’nin “Bu ara bir şey yapma lan bu ara bir şey” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Niye yapmayayım” dediği, M.S. ’nin “Oğlum yap ma lan bir on gün yapma” “Ya çıkar allah aşkına rica ediyorum ben yarın geliçem tamam”dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Oğlum Ö. S.ı kaldırıcam ben” “Ö. S.ı oradan kaldıracam” dediği,

Tape no:6511 de kayıtlı 08.06.2008 tarihinde “T.” İle yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Şimdi bişey diycem sana e yarınki çıkaçak olan şeyde Behiçin bir yazısı var” “Şimdi Harp Akademisin toplantı sonrası şey şeye gittik  heee Harbiye Ordu evine” “Bütün Paşalar Yaşar Paşa İlker Paşa hepsi orda hem espiriler hemde  günün bunlar kapandıktan sonra Gülün Köşkte kalması ili igili bir sey sorduk” “... İsmini koyamadık tabi Paşanın verdiği cevap şu Orda kalırsa adama anan güzel mi derler dedi” dediği, T.’nin “Aaa ilginç bir kelime he” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Konu değişce sonuna bak okursan o” dediği, T. ’nin “Olur olur Yarın onu manşetten veririm” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “He o ilginç o” dediği, T.’nin “Evet Yeririm” dediği U.M. Büyükçelebi’nin “Bir oku espirilerde var onunu içinde o konuyu oku tamam Patron” dediği, T.’nin “Tamam” dediği,

Tape no:6512 de kayıtlı 09.06.2008 tarihinde “T.” İle yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “İyi  A.D. için iyi şeyler duymuyorumda onu ben sana söyleyim” dediği, T.’nin “Durumu şeyin A.D. ın kritik  ” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “haberin olsun” dediği, T.’nin “Doğru” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Öyle durumlar var” “Bu petrol kaçakcılığı işi patlayacak” dediği, T.’nin “Tabi tabi Erhan GÖKSEL de dün söyledi dikkatini çektimi” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Biliyorum biliyorumda başka yerlerdende patlayacak” dediği, T.’nin “Nerden” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “AKP patlatacak işi” dediği, T.’nin “Konu ne diyorum” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Petrol kaçakcılığını dışında başka” dediği, T.’nin “Hayır onun dışındaki konu ne diyorum yani” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Başka bişey işte onu ben sana söylerim geldiğimde” dediği, T.’nin “İyi o şey değil satırbaşını söyle ya” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Başka bişey sen biliyosun biliyosun” dediği, T.’nin “Yo bilmiyom valla bilmiyom ney” dediği,

Tape no:6513 de kayıtlı 12.06.2008 tarihinde “M.” İle yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “A.G. ün kayıp trilyon dosyası vardıya” “Dosya bulunmuş” “Tabi kendileri kaybettiler kendileri buldular zamanı geldi demekki onu bi yarına toparlıyalımda yarına gündeme verelim olur mu” dediği, M’nin “Tamam müdür şu şey işine ne diyosun İ.B. un bugün vakit gastesinde manşetine” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Değil İlker değil o” “Ula İlker olsaydı oraya paşa derler koyarlar ya nolcak ki bürokrak diye koyar mı değil paşa değil abi yok önden bak yandan benziyoda önden baktığın zaman o değil” dediği, M’nin “Ama ilker paşa telelfon ac söyle istersen” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Yok ben nediyeyim” dediği, M’nin “hayır şey diyeceksin bende dua etmiştim diye” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ama biz kifayla değil” dediği, M.’nin “Ulan dua et bizi çekmediler” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Milliyetçilere bak” dediği, M.’nin “bizide pazarlar dedim ha” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Biz salak gibi gittik oralara” dediği, M.’nin “Annen valla geçirirler öyle” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Geçirler ne olacak ki” “Turistiz biz yaa biz ama başımızda takke vardı” dediği, M.’nin “Ben takmadım oğlum” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Sende hiç bir şey yoktu” dediği, M.’nin “Yo hiçbir şey takmadım” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Şu kayıt cihazına bakalım patron” dediği, M.’nin “Tamam Müdür yarına” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bu iş onun yorumunuda alalım dünün için dümeye bastı mesajı felan çıkıyor o işten tamam bu CHP nin şeyi var gene onu yapmıştık biz” dediği,

Tape no: 6518 de kayıtlı 15.06.2008 tarihinde “A.” İle yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Sen benim gastenin politikasını seçim sonrası görmedin mi tamam ben Ap şeyi Erdoğan ı kenara alıp GÜL e kay geçiriyorum ben” dediği, A.’nin “Tabi tabi tabi” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bugün kü manşeti gördün” dediği, A.’nin “Evet” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Gördün mü bugün kü manşeti” dediği, A.’nin “Gördüm gördüm” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Öyle ama iş öyle tamamen Fethullah ...” dediği, A.’nin “Vallahi tebrik ediyorum yemin ederim” dediği,

Tape no:6519 da kayıtlı 15.06.2008 tarihinde “U.S.” ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Babalar gününüz kutlu olsun diye  arıyacaktım ama ulaşamadım size” dediği, U.S. ’nin “yaşlandık hep babalar günü için mesajlar atmışlar zaten şimdi” “Sen de babasın abi senin de babalar günün  kutlu olsun” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “ne babası ya en büyük baba İlker baba” dediği, U.S. ’nin “İskele babası” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Gitmiş ağladı orda ağlama duvarın da dalyarak.Ya böyle bir şey var mı ya ayıp ya ayıp” dediği, U.S. ’nin “Hayır ama sende turist olarak gitsen sen de yaparsın ya” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Olur mu ya öyle şey Genelkurmay Başkanı olacaksın be olur mu öyle şey bende gittim oraya ma ben yapmadım ya olur mu öyle şey ya her şeyin bir hududu var ya olur mu öyle şey” dediği, U.S. ’nin “Ya insan gider turist gibi” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ya ben kendim korktum malzeme olmaktan almış orayı yahudiye karmaş dolaş ya” dediği, U.S. ’nin “Tamamen kötüye kullanırlar diye doğru olabilir de” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Olur mu öyle şey ya yok ya hiç affedilebilir tarafı yok affedilir tarafı yok” dediği, U.S. ’nin “Abi gittiğimiz yerlerde önemli katetüalleri şunu bunu görüyoruz merak edip...” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ya olur mu öyle şeyama iki elini koymuş orda dua ediyor ya öyle şey olur mu ya.O zaman biz A. G. e Tayyip e niye kızalım ya” dediği, U.S. ’nin “Evet” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Olur mu öyle şey ya yapmayın ya bunun affedilir tarafı yok.Eeee orda tamam elinden poz vermiştir oo eksiktir  o iki elini koymuş dua ediyor ya  öyle değil mi?” dediği, U.S. ’nin “Ben o konuda o kadar katı değilim ya gidebilir yani” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bende katı değilim ama bir Genelkurmay Başkanı yapar mı böyle bir şey ya müslüman ülke burası ya” “Müslümün bir ülke burası ya yani böyle bir şey olur mu?Yani olmaz tamamen ters yani ve onun da anlamı farklı yani herifler küfür ediyo ya yukarıya gidenlere olur mu öyle şey” dediği, U.S. ’nin “Ya kötü yakalanmış orda kötü” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “çok kötü yani” dediği, U.S. ’nin “Üzüldüm bende üzüldüm” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “İki elini koymuş dua ediyor ya olur mu öyle şey” dediği, U.S. ’nin “Adamlara poz vermiş oluyolar yani kötü tarafı o yoksa bişey yok orda ne  olacak yani” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ya ben gasteci olarak gittim ben o işi yapmadım  ii hani yapardım numaradan ama birisi çeker mekermalzeme yapar diye korktum bende yani” dediği, U.S. ’nin “Sen orda İsrailli kızların peşine düşmüşsündür ondandır o” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “ya yok alakası yok ya olur mu öyle şey ya yani yok yani çok büyük büyük iş o dalga geçiyolar baksana Ertuğrul aldı” “Yok şu anda ben İsrail deyim ağlama duvarındayım” dediği, U.S. ’nin “Ağlama duvarında ağla biraz bakayım sen” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ellerinden geleniyapıyolar Afferin hepsine” dediği,

Tape no:6520 de kayıtlı 15.06.2008 tarihinde “M.S” ile yaptığı görüşmede özetle; U.M. Büyükçelebi’nin “Haberinizi beğenmedin galiba” dediği, M.S.’ nin “Beğenmedim Ufuk” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Ya bak o öyle değil bak o öyle olmaz bu benim işim onu biz babalar gününe özel yaptık onun dışında ben onu yarın öbür gün yollucam” dediği, M.S.’ nin “Babalar günü özel mükemmeldi babalar günü özel o ondan daha güzel” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Ama onun içine karıştırılmaz o o onu o zaman bozuyo o işi anladın mı?” dediği, M.S.’ nin “Evet” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “O zaman kasıtlı yapmış gibi oluyor o işi” dediği, M.S.’ nin “Ama istediğim gibi” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “O onun güzelliği o Bak Onu ayırdık biz şimdiki bölümleri yarın yada öbür güne ben ayrı yapıcam onu” dediği, M.S.’ nin “İşte bu adamın ismini” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Ahlaksızlık diye yapıcam ben bu şimdi o ayrı bir iş yani onun içinde kaynar gider Sevigen bana anlatma işimi” dediği, M.S.’ nin “Yoksa bu haber çok iyiydi kötü olur mu ya” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Ben onu ayrı yapıcam ayrı ayrı” dediği, M.S.’ nin “Biliyorum doğrudur çocuklara şey yaptım çerçeve yaptım sabahleyin verdim şey Onur a çerçevelettim koydum odalarına” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Tamam şimdi o götü boklu herife ee önemli bir günün içine karıştırmak yanlış olur” dediği, M.S.’ nin “Peki yengen de dinliyor senin neler söylediğini o da öyle diyor evet evet diyo” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Olmaz yakışmaz yani onu ben ayrı yapıcam söz yani ahlaksızlık diye yapıcam geçiricem şimdi babalar günün de  ahlaksızlık diye başlık atarsak ayıp olur olmaz” dediği, M.S.’ nin “Peki” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “İçin de kaynarsa da bi boka yaramaz” dediği, G.S.’ nin “Tamam seni destekliyoruz ve bekliyoruz yani  sözlerin babalar günün de...” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Onu ben Onu ben” dediği, ,M.S.’ nin “Babalar gününü de kutluyoruz herkesin” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Teşekkür ederim.Sor bakalım haklı mıyım haksız mıyım kardeşime sor” dediği, M.S.’ nin “Haklı diyor işte Gülay haklı diyor” dediği, G.S.’nin “Doğru doğru ben doğru buluyorum fikrinizi de” dediği,  U. M. Büyükçelebi’nin “Ya sen olmazsan yandım zaten ben bu adamla nasıl uğraşıcam ya Allah sana sabır versin bu adamla uğraşılmaz” dediği, G.S.’ nin “Öyle bi aile olmadığımızı ben istiyorum şahsen” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ya o ailenin içinde ben varım en başta” dediği, M.S.’ nin “Biliyorum” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ne alakası var senin ailen benim ailem biz aileyiz” “Size yapılmış her şey bana aittir ben de gerekeni yapıcam söz” dediği, M.S.’ nin “Biliyorum Ufuk” dediği, G.S.’ nin “Yani en son yapılacak insan en son yapılacak insan bizdik o haberi” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “Hiç merak etme ben sizin için adam bile vururum  merak etme bu telefonu dinleyen aaaa arkadaşlarda duysunlar” dediği, M.S.’ nin “Dinleyen arkadaşlarda duysunlar” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “sevgili arkadaşlar duysunlar” dediği, 

Tape No:6254 de kayıtlı 25.03.2008 saat:22.21 de Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmede özetle; A.H. TOLON’un “… yakında başka bir dostumla seni tanıştıracağım, az kaldı, tam sayfa manşet olacak…” “Aramışlar bizimkiler sizin Mehmet Beyle görüşmüşler, bugün uzun uzun toplantıda anlattılar.” “.. bir sürprizim olacakki, işte o zaman havaya uçacaksın Ufuk Bey dostum.” “… bugün adınızı andı hem sizin hem yanınızda çalışan o dostumun.” “Siz sevilen sayılan insanlarsınız. Zannetmeyin öyle unutuldunuz. … Kara ile başlayan sizin yakınınızla” “Gerekli konuşmayı uzun uzun yaptıklarını biliyorsunuz herhalde değilmi” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Daha önceki konuşmayı diyorsunuz değil mi efendim.” dediği, A. H. TOLON’un “… ben bugün de oradaydım, siz aranırsınız, sorulursunuz, müsterih olunuz. Ama bak bir yerine not et. Bir gece aramıştım demiştiki de, ya ben sana bir şey söyleyeceğim, bir gün manşet olacak, şimdi söylüyorum işte sana.” “ … hemen gel. Yalnız benimle değil, dostlarımla da görüş.” dediği, U. M. Büyükçelebi’nin “… BİR NUMARADAN GELMEDİ DAHA ÇAĞIR....” dediği, A.H. TOLON’un “Hayır burdayım bak, bugün diyorum oradaydım bak.” “Yav adam gidiyor geliyor, bilesin, bak bugün oradaydım diyorum bak.” “Ben açtım. Hem sizi hem de yanınızdaki” “Eski dostu söyledim, oldu mu” dediği, 

Tape No:6259 da kayıtlı 26.03.2008 saat:22.06 da Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmede; A.H. TOLON’un “..dün ben … buradaki arkadaşınızla beraberdim” “Müsterih olun, yani konuşuldu”  “… hata dediki ben onları o kadar sever sayarım ki, onların bağlı olduğu amcayı davet ettim buraya, onlar için konuştum ben dedi.” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “biliyorum, biliyorum…” “......yarınki gazeteye iyi”  “Birinci ve ikinci manşeti okuyup” “...... iki manşeti bir araya getirip okumanızı istiyorum.” dediği, A. H. TOLON’un “Tamam yarın platform toplantısında konuşuyoruz onu.” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Ben bu ahlaksızları manşet yaptım.” dediği, A. H. TOLON’un “ efendim köşe tutuculadır onların adı tutucu” dediği,  U.M. Büyükçelebi’nin “.. Şimdi cevap versinler, şimdi devam ettireceğim ağızlarına sıçacağım, madem öyle.” dediği, A. H. TOLON’un “Yaşayasın, öptüm seni.” dediği,

Tape No:6260 da kayıtlı 27.03.2008 saat:12.05 da S. T. T.ile Ahmet Hurşit TOLON’un yaptığı görüşmede özetle; S.T. T.’un “… bir şey danışmam gerekiyor, şimdi bir defa tabi sabahtan beri arıyorlar. NTV aradı, işte o aradı, bu aradı, basın” dediği, A. H. TOLON’un “Milliyeti okudunuz mu Milliyeti.” “Milliyet te adımız da sanımız da var.” dediği,  S.T. T.’un “... şimdi Tercüman başka bir konu yüzünden de arıyor sabahtan beri.” dediği, A.H. TOLON’un “Beni arıyor, beni de, ben soracaktım bak çok yaşa.” “… başlığa baktım şimdi bir şey söyleyeyim, .. yav asıl çeteyi basmışsınız diyeyim dedim,” “Avukat dediki deme dedi.” “… Şimdi 4 tane resim basmış oraya kim bunlar diyor.” “O işte gazetelerde, bu haberleri yapanlar filan var, 4 tane gazetenin genel yayın yönetmeni felan, bunlar herşeyi biliyorlar, herşeyi yazıyorlar, herşeyi suçluyorlar felan” “Ben de diyeyim ki dedim, ama avukatla konuştum, diyeyim ki dedim, yahu çete arayıp duruyorlar, asıl çeteyi bulmuşsunuz diyeyim dedim.” “İşte gazetelerine bu işte meşhur şeyleri yazınlar. …4 tane, yani, Taraf ın, … Yeni Şafak ın, Star ın, bir de .. Sabah ın. Bunlar herşeyi biliyorlar, yazıyorlar, çiziyorlar filan .. kim bunlar demiş.” İkinci manşet, alt başlık, Dehşet Senaryosu, bu dehşet senaryosuna göre, ..parti kapatılacak. Partinin başındaki şahıs siyaset yasaklı olacak, bu furyadan şimdi en yüksek, tepede oturan faydalanıp işin başına geçecek.” dediği,  S.T.T.’un “toplantıya iki günden beri gelmiyor, çok yakın dostu ve avukatı aynı zamanda” dediği, A.H. T.’un “ Şimdi şeyi söyleyeceğim, benim aklından şu geçiyordu bunu bana ne diyorsunuz, ne diyeceğim, herhalde bağımsız, adil Türk yargısı bunlarada kim olduklarını soracaktır. O beklenti içinde olduğumu söyleyeceğim diye düşündüm.” “Birinci konu için kim bunlar diyor ya” “Ben bağımsız adil ve hepibizin güven kalnağı Türk yargısı herhalde bunların kim olduğunu da bir gün soracaktır.İşte tamam odlumu” dediği, S.T. T.’un Peki… siz bunu platform adına söylüyorsanız ben bilgiyi danışmanımız veriyor İstanbul a diyeyim. siz direkt Ufuk Bey e vereceksiniz değil mi?” dediği, A.H. T.’un “Hayır şimdi arayacak beni bunlarım Ankara temsilcisi arayacak beni” dediği S.T.T.’un yani söyleyelim mi platform adına öyle bir şey” dediği, A.H. T.’un “ Platform adına demeyin şimdi platform adına derseniz eksik olur.Şahsım adına söylüyorum dersiniz, platformu konuşuruz akşam üstü söleriz”dediği

Tape No:6327 de kayıtlı 09.05.2008 saat:13.20 de Ahmet Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmede özetle; U.Büyükçelebi’nin “… efendim sabahleyin aradı şey” “..bu ara bir yoğunluk varmış 20-24 arası diye …” dediği, A. H.T.’un “Ben konuştum 2 Yıldızlı ile oda BÜYÜK ile konuşur bildiririm dedi” dediği, U.Büyükçelebi’nin “evet sabah aradı” dediği, A.H. T.’un “Bizim Platformun toplantısında bir olay anlattı bu İstanbulda Atatürk Havalimanında Kadınların geçişi sırasında çok farklı iki uygulama yaşandığını hatta bir olaya sebebiyet verdiklerini efendim işte çeketinizi çıkarın kemerinizi çıkarın papucunuzu çıkarın denirkin” “Birilerine bu denmediği efendim niye demiyorsunuz bizden Terörist kuşkusu alıyorsunuzda onlarda birşey olmaz mı bu kılıkları ile kıyafetleri ile dendiğini ve çıkarmıyorum hayır diye tepki gösterdiğini çağırın Polisi Tutanak tutsunlar dediğini” “tutanaklar falan bu bir gündeme taşınamazmı yani” “ben hemen temas kurar sizi aramasını sağlarım” dediği, U.Büyükçelebi’nin “tabi tabi sevinirim isim vermeyeyim olayı anlatsın yeter” A.H. T.’un “ Gücünüze güç katın” dediği, 

d-Örgütsel İrtibatlar 

Tape No:4309 da kayıtlı 18.03.2008 günü Saat:21.35’de Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmede özetle;
U.M. Büyükçelebi’nin “Ben Perşembe günü Ankaradayım sizi ziyaret edebilir miyim” dediği, H. TOLON’un “Akşam üstü görüşürüz Cuma sabahı 7 de Bursaya hareket ediyorum ama akşamleyin görüşürüz” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Görüşürüz peki. 1 NUMARAYI BİR ZİYARET ETMEK İSTİYORUM müsait olur mu acaba” dediği, H.T.’un “Sormam lazım” dediği, U.M. Büyükçelebi’nin “Bir sorarsanız, ben Perşembe Cuma ordayım ikisinden randevu verirse bir” dediği, H. T.’un “…Böyle bir niyeti var sizi aramayı düşünüyor derim oldu mu” Yani ben talep ediyor olmam da böyle bir niyeti var oldu mu” dediği, U.M.Büyükçelebi’nin “Hala beni seviyor herhalde değil mi” dediği, H. T.’un “Dedim ama bak şimdi inanmıyorsun bana seviyor tabi ya hatta söyledim ya adamcağıza” dediği, U.M.Büyükçelebi’nin “Şimdi görmem lazım. BİR TAKIM BİLGİLER DE VAR. BİR ŞEYLER KONUŞMAM GEREKİYOR KENDİSİ İLE” dediği,

Tape No:63052 de kayıtlı 8.04.2008 günü saat:13.19 da Hurşit TOLON ile yaptığı görüşmede U.M.Büyükçelebi’nin “Değerli paşam ben BİR NUMARAYA GİTMEK İSTİYORUM ÇOLAKOĞLUNA DA, geçen hafta ben ben… haber vercem dedi. Bi ziyaretine gitmek istiyorum” dediği, H.T.un da “Söyleyim söylerim söylerim ben” şeklinde cevap verdiği,

Şüpheli her ne kader 1 NUMARA diye bahsettiği şahsın Y.B. olduğunu ve yine bir numara diye bahsettiği şahsın Genel Kurmay Başkanlığı Genel Sekreteri S.Z.Ç.olduğunu beyan etmiş ise de, görüşme içeriğinde ÇOLAKOĞLUNA demek suretiyle başka bir şahıstan bahsettikleri anlaşılmaktadır. Çünkü Y. B. ile görüşmek için Genel Kurmay Başkanı veya direk ismini söylemeyip 1 numara deyip sonraki görüşmede de ÇOLAKOĞLUNA da bir numara Tape No:6484 de kayıtlı 09.05.2008 günü saat: 10.05 te S.Z.Ç. ile yaptığı görüşmede; S. Z.’nin “Şimdi o komutan sizi yirmi yirmidördü haftası içerisinde bir zamanda şey yapacak kendisi bu Nato toplantısına gidiyo… kabul edecek onu biz size şey yapacaz koordine.Bu arada dedi ki Ufuk beye benim selamlarımı söyle.” dediği şeklindeki görüşme içeriği göz önüne alındığında savunmasıyla çelişki oluşturmaktadır. Çünkü şüpheli  U.M. BüyükçelebiNİN istediğinde doğrudan kendisi aramak suretiyle dediği şahıslarla görüşüp randevu alabildiği bu randevularda Ahmet Hurşit TOLON a ihtiyacının bulunmadığı, anlaşılmaktadır.

Tape No:6458 de kayıtlı 09.04.2008 günü saat:20.07 de Serhan..? ile yaptığı görüşmede; U.M.Büyükçelebi’nin “Tam şey bu, Kürt operasyonu ha, sana söyleyeyim.” dediği, Serhan’ın “Tamam işte bak Kürtler kurtulacak bizden.” demesi üzerine U. M. Büyükçelebi’nin “Bence de kurtulacak, bizim ne bela olduğumuzu bilmiyor onlar.” Dediği Bu görüşmede o tarihlerde İlhan SELÇUK’un o da alındı dediği  operasyonun ERGENEKON olduğu ve buna karşılık olara “Bence de kurtulacak, bizim ne bela olduğumuzu bilmiyor onlar” diyerek gözdağı vermeye çalıştığı ve ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜ ile arasındaki irtibatı ortaya koyduğu anlaşılmaktadır. . 

Tape No:6459 de kayıtlı 09.04.2008 günü saat: 20.15 te Serhan..? ile yaptığın görüşmede; ERGENEKON oparesyonuna ve Devlet büyüklerine küfrüler edip suroşturmayı yapan ve dinleyen görevlileri tehtid ettiği,

Tape No:6337 de kayıtlı 17.05.2008 saat:15.06 da Ufuk BÜYÜKÇELEBİ ile A. Hurşit TOLON arasındaki görüşmede özetle; U.Büyükçelebi’nin “…efendim sinirden hop oturup hop kalkıyoruz ..” “Görmediniz mi bu Fikri Sağlar denen ahlaksızın yazdığını”  dediği, A.H. T.’un “Bende iki yi aradım ya buna bir çok ağır tepki gösterin dedim.” “Şimdi bu aşamada her türlü şeyi yapacaklarından hiç endişen olmasın tabi.” “İyi yaptın iyi yapıyorsun tabi. Şey anlattı mı arkadaş görüştüğümüzü anlattı mı?” “… buradaki müşterek dostumuzla da çalışmalarımız sürüyor dünde beraberdik hep yarım gün” “Öyle durmuyoruz yani” “Bilesiniz. Siz buraya gelmiyormusun” dediği, U. Büyükçelebi’nin “..haber bekliyorum geleceğim bu 20 si ile 24 arası sizi muhakkak ziyaret edeceğim” “Atatürk boşuna dememiş zeki Türk milleti diye bu salak insanları nasıl ayağa kaldırayım diye” dediği, A.H. TOLON’un “Ha onu bilerek söyledi zaten” “Türk milleti çalışkandır diyor yahu” dediği, U. Büyükçelebi’nin “Ne çalışı tembel salak şerefsiz satılmış hepsi var” dediği, A.H. TOLON’un “..Neyse şimdi canım, .. bunu ortaya koyan şerefsiz ahlaksız namusuz haysiyetsizdir ispat edemeyen” dediği, U. Büyükçelebi’nin “Öyle dedim zaten ispat edeceksiniz bunu dedim hemen açık ve net” dediği, 

Tape No:6360 da kayıtlı 06.06.2008 saat:19.40 da U.BÜYÜKÇELEBİ ile A. H. TOLON arasındaki görüşmede özetle: U.Büyükçelebi’nin “Akşam siz erken çıktınız bir Allah ısmarladık demek için aradım bulamadım göremedim Yaşar Paşayıda göremedim” dediği, A.H. TOLON’un “Nasıl memnun kaldınız mı” “… ben kısmet olursa dönüyorum yoldayım şimdi” dediği, U.Büyükçelebi’nin “Tamam efendim var mı bir isteğiniz” dediği, A.H.TOLON’un “… eğer imkan olursa o söylediğim çocuk için bir bakarmısın duruma” “… efendim sağolun” dediği, U.Büyükçelebi’nin “O beni bir arasın yalnız bir konuşayım kendisi ile” dediği,  

Tape No: 6512 de kayıtlı 09.06.2008 günü saat:23.13 te T.A. ile U.M. Büyükçelebi’nin yaptığı görüşme de; U.M.Büyükçelebi’nin “…İyi Aydın DOĞAN için iyi şeyler duymuyorum da onu ben sana söyleyim. Bu petrol kaçakcılığı işi patlayacak” dediği, T.’ın “Tabi tabi Erhan GÖKSEL de dün söyledi dikkatini çektimi.”dediği, U.M.Büyükçelebi’nin “Biliyorum biliyorumda başka yerlerdende patlayacak. AKP patlatacak işi. Petrol kaçakcılığını dışında başka ..Başka bişey işte onu ben sana söylerim geldiğimde. Başka bişey sen biliyosun biliyosun..” dediği konuşmaya Talat’ Atillanın bir röportaj yaptığını ve röportaj yaptığı şahısın A. DOĞAN’ın petrol kaçakçılığı yaptığını iddia ettiğini, bir dönem A. DOĞAN’ın gazetesinde çalıştığı için kendisini tanıdığını, A.DOĞAN’a isnat edilen Petrol kaçakçılığı suçlaması dışında aldığı bir arazi yüzünden bir sıkıntı yaşayabileceğini söylemeye çalışarak başka gazetecileri de yönlendirme gayreti inde olduğu, 

Tape No:1448, 16.11.2007 tarihli Sami HOŞTAN ile M.ŞEHİRLİ arasındaki telefon görüşmesinde özetle;Mehmet’in “Bu orospu çocuğu Ufuk var ya Ufuk bir tane orospu çocuğu hani” dediği, Sami’nin “Hangi Ufuk” dediği, Mehmet’in “Yardım ettik ya hani ettin ya yardım orospu çocuğu bu Tercüman'da şimdi eski Ufuk” “He he orospu çocuğu bizi iki gündür beni yazıyor şimdi” dediği, Sami’nin “Ne diye” dediği, Mehmet ‘in “Yani dünde yazmıştı bigün ben bişeyler oldu da ondan  sonra dün diyor  işte onu diyor Ömer bi davada savcıya komplo yapmıştı  diyor ceza evini düştü ondan sonra bi de  bugün yine gazmış şey diyor yani  gene arka arkaya  ibne ya şu orospu bundan aldık mı biz o verdiğimiz parayı” dediği, Sami’nin “Yok ya” dediği, Mehmet’in “Beni yazıyor şimdi savcıya diyor şey yapmıştı diyor şantaj yapmıştı diyor” dediği, Sami’nin “Telefonun var mı onun” dediği, Mehmet’in “Şimdi ben telefonunu bulucam vericem sana onun” “He şimdi ibne hürriyetçileri koruyor dün hürriyetçilere kötü yazıyordu ben ilgili beni arkasına da geçirmiş ama işte bu gazetecide şey diyor ondan sonra Ömer toparlandı savcıya şey yapmış diyor komplo yapmıştı diyor orospu çocuğu bugünde başka türlü yazıyor” “Kötü abi dünkü de kötü yani şimdi yani biz komple kimseye yapmadık biz işimizi yaptık yani” dediği, 

Tape No:1449, 16.11.2007 tarihli Sami HOŞTAN ile M.Ş. arasındaki telefon görüşmesinde özetle;Sami’nin “Şimdi bu ben şimdi ben bunla konuştuğum zaman yarında bunu yazmasın dayı sana telefon açtırmış ... seninle ilgili ...” dediği, Mehmet’in “...  ne diyecekler borcu var sana abi ne demek ya  borcumu istiyorum de ne diyecek sana” dediği, Sami’nin “Neydi onun ismi” dediği, Mehmet’in “Ufuk” dediği, Sami’nin “Ufuk ha tamam” dediği, 

Tape No: 1450, 16.11.2007 tarihinde Sami HOŞTAN ile M.Ş. arasıdaki telefon görüşmesinde özetle; Sami’nin “Ulan yaparsın amına koyayım bi ton şeylik yaparsın yeter ki kızmayısın dedim ki Ufuk ne yapmak istiyorsun sen dedim kardeşim dedim” “Yani beraber abi sen bilmiyor musun dedi ben dedi benim kontrol bende değil internetten alınan şeyleri çocuklar bilmem ne ben iki gündür Ankara'dayım bu haberleri” dediği, Mehmet’in “Yalan” dediği, Sami’nin “Dedim ki Ufuk bu işleri bu işleri kimseye faydası yok ayıp dedim bi defa hep beraber  abi tamam dedi anladım dedi abi seni özledim işte dedi bi oturalım falan filan dedim ki ayıp dedim böyle şeyler Ufuk iş iş dedim yani beraber olduğumuz insanlarla  beraber olduğu insanlar şimdi karşı karşıya  geliyor dedim ayıp dedim böyle şey sana da yakışmıyor dedim ya sen dedim yazı işler müdürü değil miydin dedim o zaman kardeşim abi” dediği, Mehmet’in “Oranın şeyi Tercüman 25 bin satıyor 27 bin önemli değil de ne gerek var bunlara yalakalık yapıyor öbür tarafa hürriyete yalakalık yapıyor ibne” dediği, Sami’nin “Yalaka adamı yalaka ... kadar biliyor musun hiç değişmez haftaya dedim görüşürüz  dedim yine bi abi oturalım falan filan dedi iyi dedim görüşürüz…Sami’nin “Dedim dedim yani hiç yakışıyor mu dedim yani” dediği,  

Şüpheli beyanında Arnavut sami kod Sami HOŞTANı tanıdığını beyan etmiş olup bu görüşmelerden de Arnavut sami kod Sami HOŞTAN ın yardım ettiği anlaşılmaktadır. 

Tape No: 6329, 09.05.2008 tarihinde A. Hurşit TOLON ile A.ATAKLI arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Hurşit’in “Hayır ben aradım şimdi biraz önce o dünkü bize ilettiğiniz konu ile ilgili olarak Tercüman Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Ufuk BÜYÜKÇELEBİ ili görüştüm o benim dostumdur” “Efendim konuyu anlattım fevkalede enterese oldu ama sizin tabi özel bir konumunuz var onuda kısaca söyleyeyim biz dedi ismi kullanmayız” dediği, Aynur’un “İsmi kullanmadan bence yazsınlar çünkü” dediği, Hurşit’in “Hayır şimdi anlatacağım size ne olacağını söyleyeceğim size şimdi ismi kullanmayız biz dediler ancak bizi bir telefon ile ararda nerde olduğunu nasıl olduğunu ne zaman olduğunu efendim bize ayrıntıları verirse biz onu fevkalede program yaparız dediler” dediği, Aynur’un “Tamam” dediği, Hurşit’in “Daha doğrusu Haber yaparız dediler şimdi ben numarasını vereceğim” dediği, Aynur’un “Tamam” dediği, 

Şüpheli Ahmet Hurşit TOLONUN haber yaptırmak için Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ ye talimatlar verdiği anlaşılmaktadır.

Tape No: 6319, 05.05.2008 tarihinde  A. Hurşit TOLON ile S. ile yaptığı görüşmede. S.’in “Tümgeneral S.” dediği, Hurşit’in “Yanaklarından öperim” dediği, ..“: Birincisi bu birde şey gelmek istiyor Tercümanın başındaki olan” dediği, S.’in “Komutanım görüştük komutanında onayını aldım gibi ama 23 ne kadar dolu komutan” dediği, Hurşit’in “Tamam söyleyeyimde”
dediği, Salih’in “Ufuk bey ...” dediği, Hurşit’in “Şimdi ben seni rahatsız ediyorum bana diyor ki ya kardeşim sevilen sayılan insanlarsınız işte UFUK için söyledim o takdir sizin oldu mu canikom” dediği, 

Görüşme içeriğinden Ahmet Hurşit TOLON’un şüpheliye üst düzey askeri makamlara lanse ederek randevu almasını sağladığı anlaşılmaktadır.

Tape No: 6316, 15.05.2008 tarihide A. Hurşit TOLON ile M. E. Ç. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Hurşit’in “Şimdi her tarafta bu Ulus Gazetesinin yaygınlaşması için bir platform olarak yani Türkiyedeki tüm kadın platformlarını bir araya .. ben bütün Garnizonlara vesayre filan iletiyorum onlarlada zaman zaman görüşüyorum biliyorsunuz bir vatansever adam çıktı üstlendi işte aslında Gazeteci değil bu oktay bey dünyanın masrafını yapıyor… Emin’in “Yani zor bir olay hani var olan bir gazeteye böyle asılmak bence daha şey olur” dediği, Hurşit’in “İşte yani şöyle söyleyeyim şimdi onuda söyleyeyim o zaman size Tercümanı biliyorsunuz” dediği, Emin’in “Tercüman tutmadı yanı” dediği, Hurşit’in “Tercümanın öyle yanını okudunuz mu Ufuk varya Ufuk çağırdılar onu Ufuğa değil esas Patrona dediler ki bu yayınlanmasın o kadarını biliyorum bu artık yayınlanmasın dediler” dediği, şeklindeki görüşme içeriğinden gaztenin nezaman çıkacağından nerelerde satılacağına kadar bizzat ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst düzey yöneticileri tarafından belirlendiği medyanın kontrol altına alınması prensibininde uygulandığı anlaşılmaktadır. 

Tape No:6260, 27.03.2008 tarihinde A. Hurşit TOLON ile S.T. T. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; .. Hurşit’in “Ha bu şeyi o zaman ben çağırıyorum şeyi Turhan ı haftaya” dediği, S.’nın “O..... evet. Şimdi diyorki Tercüman ın istediği şu, sivil toplum kuruluşlarından istiyoruzki bunlar, bu kişiler hedef gösteriyorlar, niçin savcılar siz niye bunları hedef gösteriyorsunuz diye, onları niye bir sorgulamıyor madem öyle. Madem biliyorlar” “Peki siz bunu plat, mükemmel, siz bunu platform adına söylüyorsanız ben bilgiyi danışmanımız veriyor İstanbul a diyeyim. siz direkt Ufuk Bey e vereceksiniz değil mi?” dediği, Hurşit’in “Hayır şimdi arayacak beni, bunların Ankara temsilcisi arayacak beni” dediği, Selda’nın “Yani söyleyelim mi platform adına öyle bir şey ...” dediği, Hurşit’in “Platform adına demeyin, şimdi platform adına derseniz eksik olur. Şahsım adına söylüyorum dersiniz, platformu konuşuruz, akşam üstü söyleriz” dediği, şeklindeki görüşme içeriğinden şüpheli ufuk Büyükçelebi’nin sivil toplum kuruluşlarından gazete ile alakalı taleplerde bulunduğu ve bunun üst düzey yönetici Ahmet Hurşit TOLON’a iletildiği anlaşılmaktadır. 


Şüpheli Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin EXPER marka bilgisayarında yapılan incelemeler sonucunda;

 “archive1.pst” isimli dosyanın içeriğinde; 
A.C. aydin.candabak@tercuman.com.tr isimli e-posta adresinden mehmet.aydin@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş mesajda, “From: Bekir Öztürk <bekir@kuvvaimilliye.net,Sent: 09.12.2005 12:43 PM,To: aydin.candabak@tercuman.com.tr,Subject: Spam: Açılış ve Konferansa davet, "Heyeti Temsiliye" yi 28 Aralıkta Mersin de Topluyoruz.” şeklinde ibarelerin altında; 

Biz Türkiye nin içinde bulunduğu  Durumdan vazife çıkardık ve  özel sebeplerle Genel Merkezi Mersinde olan Kuvva-i Milliye Derneğini Kurduk. Derneğimizin nisan ayından bu yana yayın yapan bir internet sitesi olmasına rağmen ( www.kuvvaimilliye.net ) tüzel kişiliğimiz bir ay önce oluştu. …Bu bakımdan "Heyeti Temsiliye" yi 28 Aralıkta Mersin de Topluyoruz sloganı ile tüm yurttan bu organizemize katılım sağlamaya çalışıyoruz.
Tabiki işin diğer bir boyutu Büyük ATATÜRK' ün kurduğu Büyük Türkiye Cumhuriyeti' nin üniter yapısının bekçileri olan, başta siz değerli büyüğümüz olmak üzere, gazeteniz yazarlarını ve ulaşabileceğimiz kendilerinin "Milliyetçi", "Ulusalcı", "Vatansever"," Türkçü" olarak tanımlayanları aramızda görmeyi arzu ediyoruz.

 Sizden ricam öncelikle sizin katılımınız, ve gazetenizin tamamı bir birinden değerli yazarlarının katılımı için ricacı olmanızdır. Birde amaçladığımız "Heyeti Temsiliye" yi toplamamız konusunda gazetenizden duyuru konusunda yardımcı olursanız Büyük TÜRK MİLLETİ' ne eşsiz bir hizmet vermiş olursunuz. Ne Mutlu TÜRK' ün diyene
Bekir ÖZTÜRK Kuvva-i Milliye Derneği Genel Sekreteri  Yazdığını, 

www.kuvvaimilliye.net bekir@kuvvaimilliye.net isimli e-posta adresi adına kuvvaimilliye@googlegroups.com isimli e-posta adresinden kuvvaimilliye kuvvaimilliye@googlegroups.com e-posta adresine gönderilmiş bir mesaj tespit edilmiştir. Mesajın içeriğinde ise;
“-Avukat baskını! Alternatif Ermeni konferansı bu kez mahkeme karar ile durduruldu. Toplantıyı yasaklatan avukatlar, 4 gün önce çıkarttıkları kararı toplantıya saatler kala tebliğ ederek, itiraz sürecini zorlaştırdı. (Hürriyet) -Yassak hemşerim! Bogaziçi ve Sabancı Üniversitelerinin düzenlediği Uluslar arası Ermeni Konferansı, başlamasına saatler kala mahkemece çok garip gerekçelerle durduruldu! (Vatan) Bunlardan başka, Hürriyet''te konferansın iptali için mahkemeye başvuran Avukat Kemal Kerinçsiz hakkında "Yasakçı avukat" gibi çirkin ifadeler kullanılıyor!

Devamı ve daha fazlası www.kuvvaimilliye.net te Bekir ÖZTÜRK” şeklinde yazdığı,  Tutuklu sanık Bekir ÖZTÜRK ile irtibatlı olduğu, 


Asuman Özdemir asumanozdemir@gmail.com isimli e-posta adresi adına komploteorileri@yahoogroups.com isimli e-posta adresinden gönderilmiş bir mesaj tespit edilmiştir. Mesajın içeriğinde ise;

“KIRK YILLIK KÂNİ OLUR MU YÂNİ (4) başlıklı  Asuman ÖZDEMİR e ait yazının bulunmasından bu sanıkla irtibatlı olduğunu,


 A.D.Ş. adsenler@hotmail.com isimli e-posta adresi adına komploteorileri@yahoogroups.com isimli e-posta adresinden gönderilmiş bir mesajda ise; “YUNANİSTAN KUZEY IRAK''TA NE YAPIYOR? Vedat YENERER’e ait yazının bulunmasından bu sanıkla irtibatlı olduğunu,


 Kuvayi Milliye kuvayimilliyedernegi@gmail.com isimli e-posta adresinden aydin.candabak@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesajda ise; 
“BÜYÜK TÜRK MİLLETİNE  DUYURU!...  

Kuvayi Milliye Derneği 11 Kasım 2005 tarihi itibarıyla İSTANBUL'da kurulmuştur. Derneğin değişmez onursal genel başkanı Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK'tür. 

………

Yüce milletimize saygılarımızla arz olunur. Şeklinde; 

M.Fikri KARADAĞ ‘a ait 16 maddelik yazının bulunmasından bu sanıkla irtibatlı olduğunu,


 Cem ERCIN cemercin@yahoo.com isimli e-posta adresi adına grup-turk@yahoogroups.com isimli e-posta adresinden gönderilmiş bir mesajda ise;  “Dönünce Cumhurbaþkanlýðý da önerilsin deyin de aðýzlardaki bakla da çýksýn.  Hayrullah Mahmud <hmahmud2004@yahoo.com> wrote:

 SESAR’DAN FETHULLAH GÜLEN’E ÇAĞRI: MAKSAT HASIL OLMUŞTUR! FETHULLAH GÜLEN TÜRKİYE’YE DÖNMELİÝDİ!  SESAR”

Hayrullah Mahmut ÖZGÜR’e ait yazının bulunmasından bu sanıkla irtibatlı olduğunu, 


 hbektas136 hbektas136@mynet.com isimli e-posta adresinden aralarında kuvayi milliye kuvayimilliye@mynetgrup.com  isimli e-posta adresinin de bulunduğu muhtelif e-posta adreslerine gönderilmiş bir mesaj da ise, GENE KARIŞACAK ORTALIK AMA OLSUN KONUŞMASSAK EYLEME DÖKÜLÜR BUNU DA KİMSE İSTEMEZ SANIRIM... OKUYUNUZ  yazdığı, 

“Bu yazıyı kaleme alan Oktay Yıldırım, Astsubay rütbesiyle Orduya katılmış, Güneydoğu'da yıllarca çarpışmış yiğit ve kahraman bir Türk oğludur.” şeklinde Oktay YILDIRIM’a ait yazının bulunmasından bu sanıkla irtibatlı olduğunu,

 “archive.pst” isimli E-posta arşiv dosyası içeriğinde; * gulerkomurcu@superonline.com isimli e-posta adresinden aydin.andabak@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesaj da ise; “TÜRK MİLLETİNE ÇAĞRI!!!İSTANBUL’A GELDİĞİ TAKDİRDE PAPA’YI ÜLKEMİZE İSTEMİYORUZ. FAALİYETİNE MUTLAKA KATILIN” başlıklı yazının sonunda Büyük Hukukçular Birliği irtibat telefonları Ayrıntılı bilgi için Ayrıntılı Bilgi İçin www.kuvvaimilliye.net www.milligucplatformu.org İrtibat adresi: Vatan Cad. Emlak Bankası H1 Blok K:4 D:9 Fatih/İst  (Gönderilecek mailler arka sayfadadır)” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmüştür. Güler KÖMÜRCÜ’nün e postasının ve Kuvvayi Milliye derneğinin yazısı bulunduğundan aralarında irtibat olduğunu,

Türkiye Cumhuriyeti Devleti, Papa’yı Fener Rum Kilisesi başpapazı I.Bartholomeos’un ricası ile 28 Kasım 2006 günü Ankara’da resmi törenle karşılayacak! Ne yazık ki bu davet, bugüne kadar Laik Cumhuriyetten yana ve Atatürkçü yaklaşımları ile takdir toplayan sayın Cumhurbaşkanı A.Necdet Sezer’e, emperyalist cephenin oyuncularından olan Fener Rum Kilisesinin ricası ile yaptırılmıştır. 

                …

                Bu faaliyete iştirak duyarlı Türk evlatlarının görevidir. 

                Şimdi durmak ve uyumak zamanı değil, ülke bütünlüğünün korunması için demokratik tepkinin gösterilmesi zamanıdır. Şeklindeki mesaj ekinde Büyük Hukukçular Birliği, www.kuvvaimilliye.net ,www.milligucplatformu.org adrs ve telefonlarının bulunduğu miil güç platformu sitesinin de sanık Muammer KARABULUTa ait olduğunu,

 Aydın Candabak aydin.candabak@tercuman.com.tr isimli e-posta adresinden serdar.caloglu@aksam.com.tr  isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesaj da ise,  “Sanki savas ilani!” başlıklı kuvva@kuvayimedya.net, [mailto:kuvva@kuvayimedya.net] isimli e posta adresinden  kuvva@kuvayimedya.net isimli eposta adresine gönderilen mesajın EK’inde “KUVA-YI MEDYA Sayı 250.htm” isimli bir dosya olduğunu, 

CAN TURKOGLU turkoglucan@yahoo.com isimli e-posta adresi adına grup-turk@yahoogroups.com isimli e-posta adresinden muhtelif e-posta adreslerine gönderilmiş bir mesaj tespit edilmiştir. Mesajın içeriğinde ise; “GülerKömürcü,guler.komurcu@aksam.com.tr,gulerkomurcu@superonline.com”  Hurşit Tolon politikaya girer mi? Başlıklı Güler KÖMÜRCÜ’ye ait yazının bulunmasından bu sanık ile irtibatlı olduğunu,

Türkiye Cumhuriyeti'nin karşı karşıya kalmış olduğu en kritik dönemlerden birindeyiz, bırakın Arjantin'e dönmek, ülkemizi bölmeye-Yugoslavya'ya benzetmeye çalışanların çabasıyla hızla 'D DAY'e (kıyamet günü) doğru sürükleniyoruz.…

1'inci Ordu Komutanı Orgeneral Hurşit Tolon. Az kaldı, çook çok yakında emekliye ayrılacak, sivil hayatta olacak. ªu ana kadar gururu kırılmış milyonlarca insanımızın yüreklerini soğutan çıkışlarıyla ses getirdi, son 2 yıl içinde bakın neler haykırmış;

Orgeneral Hurşit Tolon, 5 Türk güvenlik görevlisinin Türkiye'den Bağdat'a giderken Musul yakınlarında düzenlenen saldırıda şehit olmasıyla ilgili olarak dedi ki; 'Dost ve müttefik bildiğimiz ve öyle tanımladığımız ülkenin kontrolü altında bulunan bir yerde cereyan etmiş olması, tabii fevkalade üzücü bir olay. Üstelik olayın cereyan ettiği bölge, tam bizim tanımımızla 'besle kargayı oysun gözünü' tanımı... Yıllarca beslediğimiz birilerinin bugün Türk insanına karşı nasıl hasmane bir tavır takındığının göstergesidir. Ama müttefiğimiz de bilsin ki (ABD'i kastediyor) tabii BİZ DE BUNU NOT EDİYORUZ.'

Ege Ordu Komutanı iken yaptığı bir başka açıklama; 'Hurşit Tolon 'Kıbrıs'ta birileri ver-kurtul' hainliği yapıyor' dedi.

Bu da aynı dönemden yine; Tolon, ABD Dışişleri Bakanı Colin Powel'ın Türkiye ile ilgili 'İslam Cumhuriyeti' söylemine sert tepki gösterdi. Tolon, '80 yıllık Türkiye Cumhuriyeti'nin temel niteliklerini bilmiyorlarsa bundan sonra öğrenirler. Türkiye'nin temel niteliği laik, demokratik, sosyal hukuk devletidir' dedi.

Kürt-Türk kışkırtmalarına cevap veriyor Sayın TOLON: 'Ulusal azınlık' gibi halkın aklını karıştıracak kavramların 'bilerek' kullanıldığını belirterek, 'Atatürk, bu topraklar üzerinde, bu sınırlar içinde yaşayan halkımızı, 'Türkiye Cumhuriyeti'ni kuran, Türkiye halkına Türk milleti denir' ifadesiyle belirlemiştir. Bunun dışında yeni birtakım kavramlarla yüce birliğimizi, ulusal birlik ve bütünlüğümüzü, huzurumuzu, güvenimizi bozmaya kimsenin gücü yetmez.

İşte son yürek hoplatan açıklaması; ' Hurşit Tolon, 'Sınır ötesi harekata izin vermeyiz' diyenlere (Washington'a kinaye) Trakya'dan seslendi; 'sizden izin isteyen mi var?

Tolon'un 'Birinci Dünya Savaşı Sırasında Taksim Anlaşmaları ve Sevr'e Giden Yol' isimli bir de kitabı var.

Evet, Tolon Paşa kısa bir süre sonra emekli olacak, sonra? Sonra, şu son haftalarda siyasi kulislerde Tolon Paşa siyasete girer mi merakı olanlara, benim gibi siyasetin acil ihtiyaçlarına dair romantik hayalleri olanlara duyurulur; geçenlerde bir özel sohbetimiz esnasında açıkça bendenize belirttiği gibi (sohbetimiz benim gazeteci kimliğimle olmadı, düz vatandaş kimliğimle konuştuk kendisiyle) Sayın Tolon siyaset yapmayacak, politikaya dünyasına girmeyecek, SİVİL TOPLUM ÖRGÜTLERİNİN ŞU DÖNEMDE ÇOK DAHA GEREKLİLİĞİNE İNANAN BİR ÖNEMLİ İSİM OLARAK...

AKİL ADAMLAR KURULU hayali olanlara duyurulur.”şeklinde yazdığı,  
(W)S.Ö. sebnemenator@gmail.com isimli e-posta adresi adına avrupakemalistplatform@googlegroups.com isimli e-posta adresinden gönderilmiş bir mesaj tespit edilmiştir. Mesajın içeriğinde ise;

 “Cuma, 22 Şubat 2008 başlıklı “DTP gibi ,lain pkk'ya terör örgütüdür diyemeyenler TBMM'de cirit atarken, vatanseverlerimiz tek tek toplanıp komplolarla ve net bir suç unsuru olmaksızın yazdıkları çizdikleri konuştukları ortada olan Vedat YENERER ve Emin GÜRSES gibi vatansever insanlarımız da Ergenekon soruşturması ile ilgili göz altına alınıyor.” Şeklinde Ş. Ö.’e ait yazının bulunmasından bu şahıs ile irtibatlı olduğunu,
N.E.bat.alan2@gmail.com isimli e-posta adresi adına avrupakemalistplatform@googlegroups.com isimli e-posta adresinden aralarında isci_partisi@yahoogroups.com ve toplumsalgucbirligi@gmail.com isimli e-posta adreslerinin de bulunduğu muhtelif e-posta adreslerine gönderilmiş bir bir mesajda ise;  “From: emceto  KAREN FOGG  M. Ali Birand'a NE DEMİŞTİ? "Türk tarihinin hakkından nasıl geleceğiz şekerim…" başlıklı Emcet OLCAYTU’ya ait olduğu değerlendirilen yazı olduğunu,  

From
: emceto

 KAREN FOGG  M. Ali Birand'a NE DEMİŞTİ?

"Türk tarihinin hakkından nasıl geleceğiz şekerim…" 

Operasyona verilen isime bakar mısınız: Ergenekon…

 Ergenekon demek, esaretten kurtuluş demektir 

 Geçtik birilerine mesaj verme hadisesini, geçtik operasyon daha soruşturma aşamasında iken yargılamaya kalkan bedbahtlara olan sinirimizi, Allah aşkına böyle bir terbiyesizliğin yapılmasına nasıl müsaade ediliyor, anlamak mümkün değil. 

 Kızgınlımıza sebep olan söz konusu durum budur! 

 Şimdi burada 'ne var bunda?' demeyin. Sen devlet olarak operasyonun adını Ergenekon koyarsan, basının kendini bilmez, edepsiz temsilcileri de; operasyonun adını " Ergenekon Terör Örgütü " diye, algılar ve o şekilde halka duyurur. 

 Biraz edep, biraz insaf, biraz da tarihe ve değerlere karşı saygı diyoruz. Bulunamaz mıydı başka bir isim? 

 Ergenekon demek, Türk demektir. 

 Ergenekon demek, esaretten kurtuluş demektir. 

 Ergenekon demek, yeniden devlet kurabilmektir. 

 Ergenekon demek, Türk'ün şanıdır, inancının ve azminin sonucunda zafere erişinin adıdır… 

 Bu, nasıl kendi tarihine saygı ve bağlılık ifadesi olabilir? 

 Nasıl unutabiliriz tarihimizi ve değerlerimizi baltalayarak yükselemeyeceğimizi? 

 Hem bir taraftan yasa dışı faaliyet gösteren organize suç örgütüne operasyon yapacaksın, diğer taraftan da 'Ergenekon' adını vererek, 'Terör Örgütü' ile ilişkilendireceksin. 

Yazık! 

Gerçekten çok yazık! Acaba kaç milletin tarihinde; bin bir meşakkatle ve akıl yoluyla, dört yüz yıl dört tarafı sarp ve yüksek dağlarla çevrili vaziyetten kurtuluşu olmuştur. 

 Atalarımızın yeniden dirilişe geçmek adına en büyük miras olarak bıraktıkları Ergenekon'u; zamane Türk gençliğine doğru-dürüst anlatarak övünmelerini sağlamak yerine, sözde suç örgütüne karşı yapılan operasyona isim vererek duyurma yoluna gidiyoruz. 

 … Emcet OLCAYTU’ya ait yazının bulunmasından şüpheli Emcet OLCAYTU ile irtibatı olduğunu,

 YILMAZ KARAHAN yenidenergenekon@gmail.com isimli e-posta adresinden gönderilmiş bir mesaj da ise;

 “Efsanenin Coğrafyasında Büyük Keşif, ERGENEKON: 

  http://www.yenidenergenekon.com/133-iste-ergenekon-yurdu-ve-sor-turkleri/”
Efsaneler küçük bir parçasıyla gerçek, büyük parçasıyla hayaldir. Eski Türkler, dişi bir kurdun oğulları ve kızları olarak doğduklarına inanmıştı. Kolsuz ve bacaksız kalan tek bir oğulun çoğalmasıyla. 

Demir bir dağın ardına saklanıp kalabalıklaşmasıyla, Sonra o dağı eritip çıkmasıyla. Atlas dergisi, Hun, Göktürk, hatta Moğolların türeyiş efsanelerinde geçen demir dağı aradı. Temir Tav adıyla bir kasabayı, Altay Dağları'nın kuzey yüzünde buldu. Ergenekon efsanesinin coğrafyasında yaşayan demirci Türk halkı Şorlarla tanıştı. yazdığı, 
 Şener Eruygur sener.eruygur@gmail.com isimli e-posta adresinden ufuk.buyukcelebi@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesajda ise;

 “Sayın Ufuk BÜYÜKÇELEBİ, Menemen mitinginde yaptığım konuşmayı ekte sunuyorum.  En iyi dileklerimle.  Şener ERUYGUR” şeklinde ifadelerin yer aldığı mesajın EK’inde ise “Sevgili Yurttaşlarım.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, 

…

31 Aralık’ta Divan-ı Harp Kurulmuş, üç ilçede sıkıyönetim ilan edilmişti.

25 Ocak 1931’de Devlet, devrimleri koruma kararlılığını gösteren bir uyanıklık ve çabuklukla yargı işlemlerini tamamlamıştı.

Cumhuriyete başkaldıran 37 sanık ölüm cezasına, 41 sanık çeşitli diğer cezalara çarptırılmıştı.

Evet Devlet vardı ve Cumhuriyet ve Atatürk karşıtları yasalarda öngörülen cezaları ve derslerini almışlardı.

Ancak ne yazık ki 2006 Türkiye’sinde Derviş Mehmet tipli kişiler, sinsi-açık, yıkıcılıklarını sürdürüyorlar. Bunların sayıları artmıştır.  Demokrat gözükerek Cumhuriyeti sarsıyorlar.

Cumhuriyetin aydınlığı karartılıyor.

Atatürkçü aydınlanma, dış güçlerle işbirliği halinde mahkum ediliyor. Düşünce özgürlüğü gereğidir diye Atatürk’ümüz horlanıyor. 
Cumhuriyetin mayası, Atatürkçü düşünce aşağılanıyor. 

Yazılı ve görsel medya organlarının çoğu, bazı sorumlular sessiz, seyirci.

 Bazı Atatürkçü bildiklerimiz de tutuk, sessiz. Sine-i Milletten çekiniyorlar, adeta Sille-i Milleti bekliyorlar.Sorumluluk üstlenemiyor, Atatürkçüleri üzüyorlar.

Cumhuriyetten rövanş almak isteyenler mutlu. Artık son hedeflerine koştukları düşüncesindeler. Onun için diyoruz ki Cumhurbaşkanı seçimini oldu bittiye getirmeyiniz.

Türk Ulusu huzur içinde, onurlu yaşamak, halkımız birlik ve beraberlik içinde olmak, uygarlığa, mutluluğa yürümek istemektedir.

Toplumu daha fazla germeyiniz. 
Karanlığa dönüşe de, bölünmeye de izin vermeyiz. Kaos istemiyoruz. 
Erken seçim yapınız. 

Gelin 1938’den beri adım adım söndürülen Atatürk ateşini birlikte, ulusal dayanışma içinde yeniden yakalım. Kişisel, partisel çıkarları değil, Devletimizin önünü açacak yollar arayalım. Erken seçim bize  ne getirir demeyiniz. 
Erken seçim Cumhuriyeti kurtaracaktır, Cumhuriyeti koruyacaktır.

Demokrasimizi, Cumhuriyeti yüceltmek için işletelim. Ulusal güçleri gerçekten etken, ulusal iradeyi Atatürkçü anlayışla yeniden egemen kılalım. 
Aziz Kubilay’ı rahmetle anıyoruz. Yaşasın Türkiye Cunhuriyeti. Saygılar sunuyorum. yazdığı, 

Mehmet Şener ERUYGUR’a ait yazının bulunduğundan bu şüpheli ile irtibatlı olduğu; yazı içeriğinden tamamen ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN darbe çağrısı  için yaptığı çalışmaların alt yapısına zemin hazırlamaya yönelik olduğunu,


 Ertan Gençtürk gencturkertan@hotmail.com isimli e-posta adresinden ufuk.buyukcelebi@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesaj olduğu, mesajın EK’inde “Mustafa Özbek resim(10).jpg” isimli bir resim dosyasının bulunduğu, dosyada bulunan resimdeki şahsın tutuklu şüpheli  Mustafa ÖZBEK olduğu,   


adnan turkkan adnanturkkan1@yahoo.com isimli e-posta adresinden tgb tgb turkiyegenclikbirligi@gmail.com isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesajda ise; “ABD’nin desteklediği, AKP’nin göz yumduğu TERÖRÜ LANETLİYORUZ” başlıklı mesaj ile yine aynı adresten gönderilmiş olduğu, 

Lutfen cevrenize iletiniz. tesekkurler. ABD Dýþiþleri Bakaný Condoleezza RÝCE Cuma Günü Ýstanbul'da, Hak Ettigi Cevabi Vermeye Davet Ediyoruz!  Başlıklı Adnan TÜRKKAN’a ait yazının bulunmasından bu şüpheli ile irtibatlı olduğunu,

 Sener Eruygur sener.eruygur@gmail.com isimli e-posta adresinden ufuk.buyukcelebi@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesajda ise;

 “Sayın Ufuk Büyükçelebi,

Size gönderdiğim konuşma metninin 3. safyasındaki Mazhar Müfit Kansu, sehven Mazhar Fuat şeklinde yazılmış. Düzeltir, özür dilerim. Şener ERUYGUR” yazdığı,


 “109  HAIN     ENTEL-DANTELI  EN IYI  KIMLER  YARGISIZ  INFAZ EDER   .msg” isimli bir E-posta dosyası içeriğinde ise; TEODOR ARISTOTELES mar_pon1950@yahoo.com isimli e-posta adresinden muhtelif e-posta adreslerine gönderilmiş bir mesaj da ise;

BUTUN  HAFTA ,   RESMI  GORUSTEN  BIRAZ  FARKLI  HERHALDE DUSUNEN ,109 HAIN........ENTELLIBOSLARI , DAIMA HOSGORU...... ONYARGISIZ .. DIYALOG    VE OLERANS  ...CERCEVESINDE    EN  IYI   HANGI   VATANSEVER  ...KOROSUNUN    KATLEDEBILECEGINI  DUSUNDUKTEN   SONRA   EN IYI   RESMI TEZ  BEKCILERINI  BOYLE  TASARLADIM ???  başlığı altında A. A., R. A., Sinan AYGÜN, A. T. hakkında 4 madde halinde yazıların olduğu, bu yazıların devamında “BU   HOSGORU.......  VE  TAHAMMUL .......  KOROSUNU  DESTEKLEYEN …” başlığı altında maddeler haline “3 )  MIM  OKEYE ,  EMIN  GURSESE ,  E.  M., 4 ) G.  A. , U. O., 5)  TOLON  PASAYA  , S. PASAYA ,  K.  PASAYA ,KEMAL YAVUZ  PASAYA, 6 )   PIRLANTA.... GIBI  BAKAN   CICEK  BEYE, 7)   M. S.A  ,  I.  K. ,  C. A.,” şeklinde yazdığı, devamında “BU  HAIN  .......  SALDIRIDA  , BUTUN   MANEVI  VE  FIZIKI  GUCLERINI KULLANIP   BU  HAINLER  ......   KOROSUNU   BERTARAF  ETMEK  ICIN YARDIMLARINDAN DOLAYI   TESSEKUR  ETMEYI    VAZIFE  BILIRIZ ......” şeklinde ifadelerin yer aldığı,

“GrupTurk   AB Emzikli Yavru Kuşlar.msg” isimli bir E-osta dosyası içeriğinde; Acik Istihbarat acikistihbarat@gmail.com isimli e-posta adresi adına grup-turk@yahoogroups.com isimli e-posta adresinden acikistihbarat@gmail.com isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesaj olduğu, sitenin Sanık Halil Behiç GÜRCİHAN a ait olduğunu,
 “PKK Terör Örgütünün Legalleşme Faaliyetleri - ÖZEL DOSYA -.msg” isimli bir E-posta dosyası içeriğinde; DSS & öZEL BüRO digi-security@estonya.net isimli e-posta adresinden gönderilmiş bir mesaj olduğu, tutuklu sanık Erkut ERSOY’un sitesiylede irtibatlı olduğunu,

“Spam  Anlayamadım Tercümanı.msg” isimli bir E-posta dosyası içeriğinde; k. s. drkemalsahin@yahoo.com.tr isimli e-posta adresinden aydin.candabak@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesaj da ise; K. Ş.’in “Sayın Candabak” ile başlayan yazısında N.K.Z.in bir yazısı hakkında yorumlarda bulunduğu ve yazıyı ekte gönderdiğinden bahsettiği, N.K. Z.’e ait olduğu bahsedilen “IŞIĞA DOĞRU Direnişçiler...  Güç Birliğine!..” başlıklı yazıda; Kuvâ-ı Milliye başlığı altında; VAKIFLARIMIZ var... Türk Dünyası Araştırmaları Vakfı... Hoca Ahmet Yesevi Vakfı... Ahmet Yesevi Vakfı...Nihayet işte tek başına bir ordu gibi Mustafa Özbek ve TÜRK METAL... ART millet vicdanının sesi oldu. Kanal B, Kanal TÜRK cephemizde... Yarı kamu kuruluşlarında direnişçiler az değil... İşte Sinan Aygün... TÜRK-İŞ ve sendikalarımız var... şeklinde ifadelerin yer aldığı, Kemal ŞAHİN’e ait e posta’nın bulunmasından bu sanık ile irtibatlı olduğu,

Ekteki Sn N. K. Z. Bey'in yazısını okudum şok üstüne şok geçirdim. Birincisi kendisini muhafazakar olarak tanıdığım eski bir bakanın nasıl olurda ülkemizin kargaşaya çekilmeye çalışıldığı bir dönemde bu tür kelimeleri çok rahat kullanması, insanları sokağa dökme çabası. …

 Kemal Şahin yazılı mesaj içeriğinde. 

N. K. Z. 

BİRİNCİ Dünya Savaşı’nın sonundaki duruma çok benzeyen yıllar yaşıyoruz... Bir ayrımı varsa, o zaman yenilenlerin yanında olmuştuk. Şimdi ise sözde yenenlerin yanında idik.

Peki ne fark etti?

Batı ittifakı yine oyunlarını bizim üzerimizde oynuyor... Oyunun temeli AB’ye Giriş Süreci üzerine kurulmuş durumda... Halkımızın fedakârlıkları üzerinde yükselen büyük sermaye yeniden düzenlendi ve teslim alındı... Basın yayın dünyamız iktisat sistemine uyumlulaştırıldı, susturuldu ve yandaş durumuna getirildi. Siyaset, siyasette ve iktisatta ince düzenlemelerle denetim altına alındı. Cumhuriyet’in temel değerleri örselendikçe örselendi...Milliyetçilik, çağı geçmiş ilan edildi. Dinimiz ılımlılaştırılıp, direniş değil, teslimiyetin aracı yapılmaya çalışılıyor.

Teslimiyet ittifakı

EVET... Söylenen söz doğru... Birbiriyle bağdaşması düşünülemeyecek kümeler bir araya getirildi... Menkıbeci din satıcıları, mukaddesat vergisi toplayıcıları, eski Maocu ateistler, eski dogmatik Marksistler, kapitallerinden başka dünyaları olmayan kapitalistler... Bunlara eskiden milliyetçi olan şimdilerde teslimiyet şarkılarının bülbülü kesilenler de eklenince manzara tamam...

Bu işler nasıl oluyor böyle? Ata’nın bir sözünü hatırlıyorum ve açıklamayı o sözde buluyorum: İstiklal benim karakterimdir. Evet... Evet... İş sanırım bu karakter sözünde... Karakteri teslim olup korunmak, güçlüye sığınıp rahat etmek olanlarla, bağımsızlığa değer veren karakter sahipleri arasında bölünme yaşanıyor.

Kuvâ-ı Milliye

NE demiştik? Mütareke ve Sevr dönemi şartlarındayız... Türkiye’yi ortadan kaldırmak isteyen güçlere sığınanlar ve onların şarkılarını çığıranlar bir yanda... Öte yanda milli kuvvetler de ayakta... Karakterlerinde bağımsızlık olanlar da az değil...

Nereden başlamalı, siyasetten mi? Milliyetçi Hareket Partisi kadroları milli duyarlılığın en keskin temsilcileri... Gözleri alev alev... Yüreklerinde yangınlar var... Saadet Partisi milli direniş söylemleri ortaya koyuyor. Basında 1950 öncesinin Milliyetçiler Derneği üyesi deneyimli bir siyasetçi var: R. K.... M. Y.’nun BBP’sini ve kadrolarını MHP kadrolarından ayrı düşünmek olabilir mi? İşte Bağımsız Türkiye Partisi ve başında H. B.... Partisi, iki TV kanalı, gazeteleriyle ve düzgün kadrolarıyla bağımsız Türkiye yolunda atak halinde... Y.O., çocukluğundan beri ülkücü ve aldığı bilincin hakkını veren çabalar içinde... Bir de partisi var... Adı, Hür Parti... Y. N. Ö., keskin zekâsı ve derin bilgi birikimiyle cephede... Partisi, HYP... AKP’de, CHP’de, DSP’de ve öteki partilerde de direnişçi ruhuna sahip çok sayıda siyasetçi var... Türk Ocakları Derneği, Aydınlar Ocağı, Ülkü Ocakları, Atatürkçü Düşünce Dernekleri ve daha birçok dernek, bağımsızlık davası yolunda uğraşlarda...

Daha nelerimiz var...

VAKIFLARIMIZ var... Türk Dünyası Araştırmaları Vakfı... Hoca Ahmet Yesevi Vakfı... Ahmet Yesevi Vakfı...Nihayet işte tek başına bir ordu gibi Mustafa Özbek ve TÜRK METAL... ART millet vicdanının sesi oldu. Kanal B, Kanal TÜRK cephemizde... Yarı kamu kuruluşlarında direnişçiler az değil... İşte Sinan Aygün... TÜRK-İŞ ve sendikalarımız var...

M. B. ve Sağlık İş, her an hazır ve mücadele içinde... Nitelikli dergilerimiz, gazetelerimiz var...Yazarlarımız var... Direnişçi aydınlarımız ve halkımız var... Her şeye karşılık yüzde sekseni AB’ye giriş sürecine karşı olan halkımız... Eksiğimiz ne, Mustafa Kemal Atatürk mü? Hayır, o da var... Düşünceleriyle, mücadelesiyle ve hayat çizgisiyle içimizde... Yeter ki Ata’yı anlayalım ve içimizde yaşatalım. Onda birleşelim ve onunla birlikte direnelim. İşte yeniden diriliş yolu... Direnişçiler birleşmeli ve dirilişe ulaşılmalı...” şeklinde ifadelerin yer aldığı,

Yazı içeriğinden ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN son yıllarda etki altına aldığı ve soruşturmamıza konu birçok kişi ve kurumun irtibatlarını göstermektedir. 

 “tunadan_altaylara (32).msg” isimli bir E-posta dosyası tespit edilmiştir. E-posta dosyası içeriğinde, ÖZEL BÜRO ozel_buro@mynet.com isimli e-posta adresinden DIGI-SECURITY-TURKIYE@YAHOOGROUPS.COM ve tunadan_altaylara@mynetgrup.com isimli e-posta adreslerine gönderilmiş bir mesaj olduğu,
“tunadan_altaylara (33).msg” isimli bir E-posta dosyası tespit dilmiştir. E-posta dosyası içeriğinde,; ÖZEL BÜRO ozel_buro@mynet.com isimli e-posta adresinden DIGI-SECURITY-TURKIYE@YAHOOGROUPS.COM ve tunadan_altaylara@mynetgrup.com isimli e-posta adreslerine gönderilmiş bir mesaj olduğu, 
“ulkuocaklilar  BUNLAR  KADAR  OLAMIYORUZ  .msg” isimli bir E-posta dosyası içeriğinde; H.E hayrettinertekin@mynet.com isimli e-posta adresi adına ulkuocaklilar@yahoogroups.com  isimli e-posta adresinden gönderilmiş bir mesajda ise;  “BİZ  İNSANLARDA,KARDEŞİMİZ   OLAN  AYNI  DÜNYANIN  İNSANLARIYIZ   SEVSENİZ NE OLURDU???” şeklinde ifadelerin yer aldığı, Sanık Hayrettin ERTEKİNle intibatlı olduğunu,

 “Adsız (127).msg” isimli bir E-posta dosyası içeriğinde; ip_istanbul3 basinBurosu ip_istanbul3@yahoo.com isimli e-posta adresinden aralarında ‘mustafa balbay’ ankcum@ttnet.net.tr, balbay@cumhuriyet.com.tr  ve ip_istanbul3@yahoo.com isimli e-posta adreslerinin de bulunduğu muhtelif e-posta adreslerine gönderilmiş bir mesaj olduğu, mesajın EK’inde ise “20051101_Nurettin_Veren_basin_açıklamasi.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu görülmüştür. 
Şüpheli Mustafa BALBAY’ın e posta adreslerinin bulunmasından irtibatlı olduğunu,

 “JANDARMA İŞTE BU KÖYÜ BASTI !.msg” isimli bir E-posta dosyası içeriğinde, ip_istanbul3 basinBurosu ip_istanbul3@yahoo.com isimli e-posta adresinden aralarında ‘mustafa balbay’ ankcum@ttnet.net.tr, balbay@cumhuriyet.com.tr  ve ip_istanbul3@yahoo.com isimli e-posta adreslerinin de bulunduğu muhtelif e-posta adreslerine gönderilmiş bir mesaj olduğu, mesajın EK’inde ise “JandarmaBuKoyuBasti.jpg” ve “20051110_DPERİNCEKBASİN_ACİKLAMASİ_JANDARMA_ BASKİNİ.DOC” isimli dosyalar olduğu görülmüştür.
Şüpheli Mustafa BALBAY’ın e posta adreslerinin bulunmasından irtibatlı olduğunu,

 “Kuva-i Medya Sayi 250.msg” isimli bir E-posta dosyası incelendiğinde; kuvva@kuvayimedya.net isimli e-posta adresinden gönderilmiş bir mesaj da ise; “Türk Medyasinin gercekleri....” şeklinde ifadelerin yer aldığı ve mesajın ek’inde ise “KUVA-YI MEDYA Sayı 250.htm” isimli bir dosya olduğu görülmüştür. 

 
“archive1.pst” isimli dosyanın içeriğinde; 

Aydın Candabak aydin.candabak@tercuman.com.tr isimli e-posta adresinden mehmet.aydin@tercuman.com.tr isimli e-posta adresine gönderilmiş bir mesajda ise;  “From: Bekir Öztürk <bekir@kuvvaimilliye.net,Sent: 09.12.2005 12:43 PM,To: aydin.candabak@tercuman.com.tr,Subject: Spam: Açılış ve Konferansa davet, "Heyeti Temsiliye" yi 28 Aralıkta Mersin de Topluyoruz.” şeklinde ibarelerin devamında; 

Biz Türkiye nin içinde bulunduğu  Durumdan vazife çıkardık ve  özel sebeplerle Genel Merkezi Mersinde olan Kuvva-i Milliye Derneğini Kurduk. Derneğimizin nisan ayından bu yana yayın yapan bir internet sitesi olmasına rağmen ( www.kuvvaimilliye.net ) tüzel kişiliğimiz bir ay önce oluştu. …Bu bakımdan "Heyeti Temsiliye" yi 28 Aralıkta Mersin de Topluyoruz sloganı ile tüm yurttan bu organizemize katılım sağlamaya çalışıyoruz.
Tabiki işin diğer bir boyutu Büyük ATATÜRK' ün kurduğu Büyük Türkiye Cumhuriyeti' nin üniter yapısının bekçileri olan, başta siz değerli büyüğümüz olmak üzere, gazeteniz yazarlarını ve ulaşabileceğimiz kendilerinin "Milliyetçi", "Ulusalcı", "Vatansever"," Türkçü" olarak tanımlayanları aramızda görmeyi arzu ediyoruz.

 Sizden ricam öncelikle sizin katılımınız, ve gazetenizin tamamı bir birinden değerli yazarlarının katılımı için ricacı olmanızdır. Birde amaçladığımız "Heyeti Temsiliye" yi toplamamız konusunda gazetenizden duyuru konusunda yardımcı olursanız Büyük TÜRK MİLLETİ' ne eşsiz bir hizmet vermiş olursunuz. Ne Mutlu TÜRK' ün diyene yazdığı, 

Bekir ÖZTÜRK Kuvva-i Milliye Derneği Genel Sekreteri  Yazmasından Tutuklu sanık Bekir ÖZTÜRK ile irtibatlı olduğu, 

Şüpheli Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ’ nin telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda, şüpheli Adnan TÜRKKAN ile 4 kez görüştüğü, şüpheli Ahmet Hurşit TOLON ile 401 kez görüştüğü, şüpheli Erhan GÖKSEL ile 108 kez görüştüğü, şüpheli Emin ŞİRİN ile 39 kez görüştüğü, şüpheli Güler KÖMÜRCÜ ile 2 kez görüştüğü, şüpheli Mustafa Ali BALBAY ile 1 kez görüştüğü, şüpheli Mustafa ÖZBEK ile 2 kez görüştüğü, şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR ile 1 kez görüştüğü, şüpheli Sinan Aydın AYGÜN ile 13 kez görüştüğü, şüpheli Turan ÇÖMEZ ile 2 kez görüştüğü, şüpheli Tunç AKKOÇ ile 1 kez görüştüğü tespit edilmiştir.

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi: 

Yukarıda anlatılan telefon görüşmeleri ve inceleme tutanakları göz önüne alındığında, şüpheli Ufuk Mehmet Büyükçelebi’nin halen yargılamasın süren davanın sanıklarından, Kuvvai Milliye Derneği başkanı Bekir ÖZTÜRK, İstanbul başkanı Oktay YILDIRIM, Kuvayı Milliye Derneği (1919) başkanı Paşa(kod) Fikri KARADAĞ, bu dernekle irtibatlı Erkut ERSOY, ETHERNET ajans sahibi Hayrettin ERTEKİN, diğer platform ve internet siteleriyle irtibatlı sanıklar, Vedat YENERER, Muammer KARABULUT, Asuman ÖZDEMİR, Sanık İsmail YILDIZ’ ın sahibi olduğu SESAR sitesinde çalışmış Hayrullah Mahmut ÖZGÜR, açık istihbarat sitesinin sahibi Halil Behiç GÜRCİHAN,  ve Güler KÖMÜRCÜ örgütsel irtibatlarının bulunduğu. Bu kişilerle yoğun email görüşmesi yaptıkları anlaşılmıştır. 

Yine şüphelilerden, Mustafa Ali BALBAY, Emcet OLCAYTU, Mehmet Şener ERUYGUR, Ahmet Hurşit TOLON ve Arnavut sami kod Sami HOŞTAN la da örgütsel  irtibatlarının  bulunduğu anlaşılmaktadır.

Mevcut tapeler incelendiğinde, şüpheli Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ nin Tercuman gazetesinin genel yayın yönetmeni olduğu, ancak birçok konuyu şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’a danıştığı, Ahmet Hurşit TOLON ile E.Ç. ile yaptığı görüşmede bu gazetenin bundan sonra yayınlanmamasını istedikleri, aynı görüşme içeriğinden başka gazetelerinde finanse edildiği, bu sebeple şüphelinin gazetesinden istenilen verimin alınamıyacağı düşünüldüğünden patronuna bundan sonra çıkarmamasının söylendiği anlaşılmaktadır. 

Şüphelinin gazeteci olması dışında görüştüğü şüphelilerden aldığı kuvvetle, devletin üst düzey yöneticilerinden dinlemeyi yapan görevlilere kadar ağır küfürler ederek tehditlerde bulunduğu, şüphelinin arkasında ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üst düzey yöneticilerinin varlığı ile herkese tehdit edip küfür ettiği, şüphelinin ruhsatsız tabanca bulundurduğu, kendi gazetesinin konumuna rağmen üst düzey askeri şahıslarla  irtibatlarını yine şüpheli Ahmet Hurşit TOLON’un sağladığı, ayrıca örgütün içinde bulunan BİRNUMARA denilen kişi ile de yine Ahmet Hurşit TOLON’ vasıtasıyla görüştüğü göz önüne alındığında, 

Şüphelide ele geçirilen çocok pornosuna ilişkin evrak tefrik edilip iligili Cumhuriyet Başsavcılığına gönderilecektir. 

Şüpheli Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ nin örgüt üyesi olduğu, ruhsatsız tabanca bulundurduğu, eylemleri gereğince TCK, 314/2,  6136 sk. 13/1, TCK’nun 54 m. 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

18- Şüpheli Tanju Güvendiren

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı 

Şüpheli 26.09.2008 tarihinde İstanbul Emniyet Müdürlüğünde avukatı ile birlikte vermiş olduğu savunmasında özetle, emekli Askeri Hakim olduğunu, Askeri Yargıtay Üyeliğinden 2002 yılında emekli olduğunu,  halen ticaret ile ilgilendiğini, ERGENEKON soruşturması çerçevesinde hakkında işlem yapılan şahıslardan;

İlhan Selçuk’u yazar olarak medyadan tanıdığını, 

Doğu Perinçek’i Ankara DGM’de görev yaptığı dönemde yargılanarak hüküm giydiği için tanıdığını, 

Ergün Poyraz’ı sansasyonel kitaplar yazan bir yazar olarak tanıdığını, 

Mehmet Şener Eruygur’u kendisinin DGM ye hakim olarak atandığı dönemde Milli Savunma Bakanlığı Müsteşarı ve kendisinin sicil amiri olması sebebiyle tanıdığını, 

Ahmet Hurşit Tolon’u Genelkurmay Askeri Savcısı olarak çalıştığı dönemde Genelkurmay Başkanlığı Genel Sekreteri olması sebebiyle tanıdığını, 

Sinan Aygün, Turhan Çömez ve Erol Mütercimler’i medyadan tanıdığını, 

Tuncay Özkan’ı kendisi Genelkurmay Askeri Savcısı olarak görev yaptığı dönemde yaptığı soruşturmalar sırasında bu soruşturmalar ile ilgili haber yapan gazeteci olarak tanıdığını, sonraki tarihlerde görüşmelerinin devam ettiğini, çok yakın dost olduklarını, kendisinin emekli olduktan sonra siyaset ile ilgilenmesi nedeniyle gazetecilerle irtibatının arttığını, Tuncay Özkan’ın Ankara’ya her gelişinde kendisine uğradığını, kendisi İstanbul’a geldiğinde Tuncay Özkan’ı ziyaret ettiğini, 

Şüphelilerden Adnan Bulut’u Kanaltürk televizyonunda müdür olduğu için, Mesut Özcan’ı kayınpederinin doktoru olması sebebiyle tanıdığını, 

Adil Serdar Saçan’ı İstanbul Emniyetinde müdür olarak çalıştığı dönemde kendisinin de İstanbul DGM’de görevli olması sebebiyle, Hüseyin Nazlıkul’u doktor olması ve kendisini tedavi etmiş olması sebebiyle tanıdığını, 

Bunun dışındaki şüphelileri tanımadığını, 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile bir ilgisinin bulunmadığını, bu örgütün kararlarından ve dokümanlarından bilgisinin olmadığını, 

 Bir dönem Tuncay Özkan ile Şener Eruygur’un ADD’nin başkanlığı için çalıştıklarını, bu  çalışmalar sırasında birbirlerine muhalif olduklarını, kendisine sorulan telefon görüşmelerinden bir kısmının bununla ilgili olduğunu, ADD’nin Genel Başkanlığına Mehmet Şener Eruygur’un seçilmesinden sonra Tuncay Özkan’ın  parti kurma çalışmalarına başladığını, görüşmelerinden bir kısmının bu parti çalışmaları ile ilgili olduğunu, diğer telefon görüşmelerinin güncel görüşmeler olduğunu beyan etmiştir.

    Savcılık beyanı


Şüpheli Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan 26.09.2008 tarihli savunmasında özetle; Emniyet aşamasındaki beyanlarını tekrar ettiğini, Adil Serdar Saçan’ı Ankara DGM’de Hakim olarak çalıştığı dönemde görev gereği tanıdığını, Tuncay Özkan’ı askeri hakim olarak önemli davalara baktığı dönemde haber yapmak için gelen gazetecilerden birisi olması sebebiyle tanıdığını, 2002 yılındaki seçimlerde Milletvekili olduğu zaman samimi olduklarını, 


ADD ile hiçbir şeklide irtibatının olmadığını, yönetimine gelecek kişiler ile ilgili her hangi bir çalışmasının olmadığını, Şener Eruygur’u görevde olduğu dönemde kendisinin sicil amiri olduğunu,


Tuncay Özkan’ın CHP’ye katılmak istemesi ile ilgili her hangi bir bilgisinin bulunmadığını, telefon görüşmelerinde Tuncay Özkan’ı yönlendirmediğini, kendisini arayıp her hangi bir konuda görüşünü sorduğunda bildiği kadarıyla yardımcı olmaya çalıştığını, para istemesine rağmen kendisine para vermediğini, adliyedeki davalarını takip etmediğini, Kanaltürk ile her hangi bir ilgisinin bulunmadığını, kanala maddi yardım da bulunmadığını,  Kanaltürk’ün satışı için eski RTÜK Başkanına yardımcı olması için rica ettiğini, 


Tuncay Özkan’ın ADD yönetimine delege yerleştirmek istediğini, Şener Eruygur’un bu konu ile ilgili kendisini aradığını, bunun mümkün olmadığını söylediğini,


İşçi Partisi ile her hangi bir ilgisinin bulunmadığını,


Mesut Özcan’ın kayınpederinin doktoru olduğunu,


Erdal Şener’i tanıdığını, bir araya geldiklerini,


Hurşit Tolon VE Şener Eruygur’u tanıdığını, bazı telefon görüşmelerinin içeriğini hatırlamadığını beyan etmiştir.

    Sorgu beyanı 

Şüpheli tutuklanması istemiyle sevk edildiği İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesindeki sorgusunda önceki aşamalarda yapmış olduğu savunmalarını tekrarlamıştır.

b- Telefon Görüşmeleri

Tape No:7771, 04.01.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Efendim bana bir 50 milyar lira Ankara’dan yaratabilir misiniz? … Ama çok acil çünkü istifa ediyorlar çalışanlarım da o yüzden” dediği, T. Güvendiren’in “Öyle mi tamam anladım …. Tamam” dediği,

Tape No:7786, 15.01.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’in “ne yapıyorsunuz … bir adam görevlendir de … Tv yi izlesin …Zatalinizle ilgili güzel şeyler var orda… Tamam mı? … Yani saat saati belli değil ama böyle 7-8 defa yayınlanacakmış … seninle ilgili lehine…bizim Organizatör bizim arkadaşımız” dediği, A. T. Özkan’ın “ tamam… tamam ne zaman geleceksiniz buraya… Peki Perşembe günü bir dosya tebliği edicem de size” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam görüşürüz” dediği, A. T. Özkan’ın “ Sağolun efendim” dediği, T. Güvendiren’in “… her şey yolunda mı keyifli miyiz?” dediği, A. T. Özkan’ın “Keyifliyiz keyifliyiz  “ dediği,

Tape No:7789, 17.01.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’ in “… televizyonu izledin mi…Gördün mü adam şöyle bak diyor söyle diyor ona diyor benim bu kıyağımı unutmasın diyor … O da diyor benim için yapacak diyor bir tane diyor” dediği, A. T. Özkan’ın “Yapmaz mıyım hemen hemen” dediği, T. Güvendiren’in “Hemen yapacak bir ara adamı çok mutlu olur” dediği, A. T. Özkan’ın “Tamam tamam” dediği, görüşmenin devamında A. T. Özkan’ın” Yok yok sana bir şey seninle mutlaka konuşmam lazım….Tamam dosya vericem …” dediği,

 Tape No:7791, 17.01.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “ Emredin efendim” dediği, T. Güvendiren’in “Ya şimdi birlikteydim ya seni soruyor beni niye aramadı diyor ara kardeşim adamı adamın hoşuna gidiyor böyle şeyler ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Ya aradım dinliyorlar aleyhine kullanacaklar” dediği, T. Güvendiren’in “Ya kullansınlar sen ya tıraşı kes….” dediği, A. T. Özkan’ın   “Evet abi” dediği, T. Güvendiren’in  “Ara adamı bana dön hemen” dediği, A. T. Özkan’ın “Arayım arayım” dediği, T. Güvendiren’in “Şimdi ara ya ... böyle böyle dedim ya ulan ... ara bana dön aradığını” dediği, A. T. Özkan’ın “Tamam” dediği, 

Tape No:7792, 17.01.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Emredin” dediği, T. Güvendiren’in “3……….2” dediği, A. T. Özkan’ın “Hemen arıyorum” dediği,

Tape No:7441, 21.01.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Emredin efendim” dediği, T. Güvendiren’in “Bu M. görevdeyken bir kurula başkanlık yapıyordu bunun başkan vekilini şuandakini tanıyor muyuz.” dediği, A. T. Özkan’ın “evet” dediği, T. Güvendiren’in “iyimi” diye sorduğu, A. T. Özkan’ın da onayladığı,

Tape No:7795, 22.01.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Yahu şimdi bu yani geçen gün bir arkadaşım ile ilgili konuştum ya ben televizyon da. İ. H. K. aradı beni. Evet ağzıma sı….ı ya. Ne oldu siz de mi satıldınız ne biçim konuşmak bu böyle.” dediği, T. Güvendiren’in “Yok deseydin anlatmadın mı adama.” dediği, A. T. Özkan’ın “Aman dedim komutanım yanlış anlıyorsunuz ... falan filan aaa yani. Yani ağzıma sı…ı ama ya demediği lafını bırakmadı yani” dediği, T. Güvendiren’in “ŞEY KAFALARI BASMIYOR YANİ ÖBÜRÜ ADAM  ŞU ... ŞU ÇIKIYOR BUNU BÖYLE ÖNE ÇIKARMA MEVCUT ADAM ÇOK İYİ DİYOR YANİ” dediği,

Tape No:7811, 06.02.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “komutanım şu H. bey H.G. bir oya kalmış şeyde Yargıtay da. BİR TANE OY VERDİRSENE” dediği, T. Güvendiren’in “Konuşacağım senle ya gel nerdesin sen ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Tamam tamam şunu sen bir sağla bir oy” dediği, 

Tape No:7463, 22.02.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Yazarmısınız efendim” “V. P.” “Ankara Cumhuriyet Savcısı” “2008 e” “2……4” Bu dosya benim dosyam davam ilgilenir misiniz lütfen” “Başbakanıma Cumhurbaşkanıma sağa sola böyle müslüman kardeşlerime saldırma” dediği,

Tape No:7470, 26.02.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Komutanım” dediği, T. Güvendiren’in “Perşembe gelirim görüşürüz” dediği, A. T. Özkan’ın “Komutanım hani sana bir isim vermiştim Ankarada” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam tamam bugün alırım inşallah sonucunu” dediği, A.
T. Özkan’ın “57 peki efendim saygılar sunarım” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam tamam” dediği, A. T. Özkan’ın
“Sağolun efendim” dediği, T. Güvendiren’in “Bide şeyi sordu ... ne zaman ne yapcaksın ne yaptın diye adam merak ettik diye” dediği, A. T. Özkan’ın “Kime” dediği, T. Güvendiren’in “Değil mi” dediği, A. T. Özkan’ın “Kime ya” dediği, T. Güvendiren’in “Adama” dediği, A. T. Özkan’ın “Adam kim ya” dediği, T. Güvendiren’in “Ya sorduğun adam var ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Evet evet” dediği, T. Güvendiren’in “Sen o adamı soruyorsun bana demi” dediği,  A. T. Özkan’ın “Neyi” dediği, T. Güvendiren’in “Adam Çinci mi Rusçu mu Amerikancımı diye” dediği, A. T. Özkan’ın “Evet evet evet” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam işte o adama önüne gelen mektubu ne yaptık kardeşim ne yazdığını onu merak ediyoruz ya tamam hadi güle güle sağol” dediği,

Tape No:7483, 29.02.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Emredin komutanım” dediği, T. Güvendiren’in “Makamda mıyız” dediği, A. T. Özkan’ın “Yok komutanım dışardayız makama geçiyoruz” dediği, T. Güvendiren’in “Ne kadar zamanda geçersin” dediği, A. T. Özkan’ın “Yarım saat kırkbeş dakika komutanım” dediği, T. Güvendiren’in “İyi ben biraz oralarda olacam geldi mi altı da toplantı var” dediği, A. T. Özkan’ın “Tamam komutanım” dediği, T. Güvendiren’in “Dönecem seni de göreyim” dediği, A. T. Özkan’ın “Tamam komutanım” dediği, T. Güvendiren’in “Bu şey istediler senden ya sen vermiş olduğun ifade var mı sende bu Antalya olayı ile ilgili” dediği, A. T. Özkan’ın “Ne olayı ile ilgili” dediği, T. Güvendiren’in “Antalyadaki olayla şey yaşlı beyefendinin sana çok hürmetleri var aynen böyle” dediği, A. T. Özkan’ın “Benden de var tabi onları bulurum” dediği, T. Güvendiren’in “Verirse ben diyor onu bir göreyim diyor bende ona” dediği, A. T. Özkan’ın “Derhal derhal” dediği, T. Güvendiren’in “Alabilirim değil mi” dediği, A. T. Özkan’ın “Tabi ki tabi ki” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam sağol varol sağol” dediği, A. T. Özkan’ın “Biz onu yanımıza aldık mı almadık mı bilmiyoruz avukattan isteriz gider alır getirir ben size hemen ulaştırırım onu” dediği, T. Güvendiren’in “Burda değil mi o tamam” dediği, A. T. Özkan’ın “Avukata telefon ede.. gelince konuşuruz komutanım” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam oldu hadi görüşürüz” dediği, A. T. Özkan’ın “Tamam komutanım” dediği, T. Güvendiren’in “Saat altıda ben toplantıda olacam ona göre yani saate bak” dediği, A. T. Özkan’ın “Kaçta” dediği, T. Güvendiren’in “Altıda toplantı” dediği, A. T. Özkan’ın “Tamam komutanım” dediği, T. Güvendiren’in “ ... hoşçakal” dediği,

Tape No:8079, 11.03.2008 tarihinde ENGİN….? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Engin’in “Bi bak bakalım ondan bi şey kurtulur mu kurtulmaz mı” dediği, T. Güvendiren’in “Sen kimin adamısın .. şikayetçinin mi öbür tarafın mı” dediği, Engin’in “Şikayetçinin, alacaklı yer biziz” dediği, T. Güvendiren’in “Anladım araba araba” dediği, Engin’in “Bu herifte kim bak baba gazetede felan çıktı bu herif öldü diye peşini bırakıyorlar” dediği, T. Güvendiren’in “Bırak şimdi öldüğü möldüğü yav kes tıraşı ben sana bişey söylüyorum” “Ben sormuyorum kim olduğunu yav bu adam görüşecekse görüşsün TELEFONA GEREK VARMIYA pezevenk .. ..cebine .. bir buçuk milyon lira yol parası otobüse binip gelsin ya valla” “Kimse yani sana gelen” dediği, Engin’in “Tamam o zaman beraber geliyoruz baba” dediği, 

Tape No:8080, 13.03.2008 tarihinde M. M. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’in “Adam aramış mı sizi” dediği, M.M.’in “Aradı aradı görüştüm” dediği, T. Güvendiren’in “Gördün mü demek ki yani sizin g…… kalkıyor sizin karşılıklı” dediği, M.M.’in “G… değil lan daha önce dedim kendisine niye aramadın dedim” dediği, T. Güvendiren’in “Eee niye aramamış kendisi” dediği, M.M.’in “Çok meşguldüm diyo bilmem neydim diyor” dediği, T. Güvendiren’in “g… kalkmış onunda senin gibi işte” dediği, M.M.’in “Senin gibi senin gibi” dediği, T. Güvendiren’in “Sen adamın abisisin sen sitem etme yaa” dediği, M.M.’in “Ben çok düzgün bir adamımım Yunus Emre nin sobaya  attığı odun gibi düzgün bir adamım” dediği, 

Tape No:7560, 27.03.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’in “Hayır hayır ben şey gelin hikayesi tamam adam yüzbin kere özür diliyor adamın haberi yok hepsinin ağzına s….. zaten biliyor musun aynen öyle böyle bişey olması mümkün müdür ya o Elazığlı denen deyyus da gitmemiş hiç” dediği,  A. T. Özkan'ın “Hım” dediği, T. Güvendiren’in “He hiç adamın adamın haberi bile yok tamam mı başka bişey yok hiç sorun yok yani” dediği, A. T. Özkan'ın “Şu yirmisini bi halledersek komutanım yarın” dediği, T. Güvendiren’in “Tabi tabi” dediği, A. T. Özkan'ın “Tamam” dediği, T. Güvendiren’in “İnşallah” dediği, A.T.Ö.’nün “Teşekkür ederim” dediği, T. Güvendiren’in “Hadi bakalım hadi iyi geceler” dediği, A. T. Özkan'ın “Sağolun komutanım iyi geceler” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam mı” dediği, A. T. Özkan'ın “Tamam” dediği, T. Güvendiren’in “Çok selamı var özür diliyor sende de” dediği, 

Tape No:8083, 04.04.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Peki şeyi ne yaptın sen ... ne yaptın” dediği, T. Güvendiren’in “Onu pazartesi konuşacam arkadaşımla” dediği, A. T. Özkan’ın “Yav arkadaş pazartesi günü geç geç” dediği, T. Güvendiren’in “Geç değil yav adam gözünü seveyim adam yok burda ben görüşecem ne geç ne erken ben bilirim konuşma” dediği, A. T. Özkan’ın “Yav her şeyi biliyorsun …..” dediği,

Tape No:7666, 08.05.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’in “Yarın saat üçte burda olacaksın Ankarada” “ikincisi sana bi kötü haberim var ama bunlar inşallah düzelir” “Bu Danıştay’da davayı kaybettik olum dün tebligat yapmışlar RTÜK e” dediği, A. T. Özkan’ın “Ya bi önemi yok diyorum ya öf davayı kaybetmedim yürütmeyi durdurma kararı sana onlara ne ya”, “Onlara ne kardeşim ya ona ne ya o mu biliyo bu işleri ben biliyorum bu işleri ya aklı başında olursa olur” dediği, T. Güvendiren’in “Burak lazım değil bize bu iş için” dediği, A. T. Özkan’ın “Ya ne için istiyosun ya” dediği, T. Güvendiren’in “Ya sen buraya geleceksin saat üçte burda ol” “Yav neyse adam midesi bulanıyo bilmem ne gelceksin buraya bi proje geliştirecez hadi çabuk” dediği,

Tape No:7669, 09.05.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “SORGUYA MI GELİYORUZ İŞİ BİTİRMEYE Mİ” dediği, T. Güvendiren’in “HER İKİSİ BİRDEN SON RÖTUŞ” dediği,

Tape No:7676, 12.05.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Buyurunuz efendim” dediği, T. Güvendiren’in “Mesajını okudum” “Çok güzeldi ya” “Yani çok merak ediyoduk zaten seni yobazlarla mücadele edeceğine” dediği, A. T. Özkan’ın “Bak arkadaş Türkiye kaynıyo benim canımı sıkma olur mu herkes Fethullahçı Tuncay diye bağırıyo benim canımı sıkma” dediği, T. Güvendiren’in “Ya bana bak ama yanlış” dediği, A. T. Özkan’ın “Ne yanlış” dediği, T. Güvendiren’in “Ne yanlış ya şimdi bunu diyerek bu ne oluyo takiyye oluyo” “Dur bi şey söyliycem bi dakka öyle yağma yok” dediği, A. T. Özkan’ın “Söyle Allah’ını seversen söyle” dediği, T. Güvendiren’in “Ne söyliyecem ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Buyur söyle ya” dediği, T. Güvendiren’in “Ya kardeşim Koza Grubu almıştır insan başarılar diliyorum yayın hayatında dersin ya” “Sen bunun böyle olduğunu bilmiyo muydun yani” dediği, A. T. Özkan’ın “Ya öptüm ya boş ver Allah’ını seversen” dediği, T. Güvendiren’in “Ama yanlış” dediği, A. T. Özkan’ın “Peki tamam oldu bundan sonra bütün şeyleri doğruları siz yapın ben yanlışları yapıyım abi ya” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam biz doğruları yapalım” dediği,  A. T. Özkan’ın “ .....” dediği, T. Güvendiren’in “Bi dakka dur be kardeşim ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Peki durduk ya .... cart diye giriyo herif borsaya açıklamasını ya” dediği, T. Güvendiren’in “Ne” dediği, A. T. Özkan’ın “Herif cart diye göndermiş açıklamış ya hani duracaktı 28 gün” dediği, T. Güvendiren’in “Niye duracaktı adam ya sen duracaksın ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Ya aman öptüm seni paşam hadi hoşça kal ya Allah’ını seversen kurban oluyum ya hadi ya” dediği, T. Güvendiren “Peki” dediği,

Tape No:7680, 26.05.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “sen bugün tuttun mu orayı” dediği, T. Güvendiren’in “Şimdi olumsuz bi gelişme yok konuşcaklar bize dönecekler biz kimin olduğunu sordular ben dedim söyleyin adını dedim AMA DEDİM İSMİ SÖYLEMEYİN KURULAN ŞEYİ SÖYLEMEYİN DEDİM DAHA BELLİ DEĞİL ANKETLE BELLİ OLACAK DEYİN DEDİM BU İŞİN BAŞI DEDİM BU KİŞİ OLDUĞUNU BİLDİR DEDİM ÇOK MUTLU OLDULAR…” dediği,

Tape No:7698, 13.06.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Buyurun efendim” dediği, T. Güvendiren’in “Akşam izledim” dediği, A. T. Özkan’ın “Beğenmemişsin anladım” dediği, T. Güvendiren’in “İki yeri beğenmedim” dediği, A. T. Özkan’ın “Beğenmeyebilirsin ben hiç birini beğenmedim” dediği, T. Güvendiren’in “Neyini beğenmedin sen” dediği, A. T. Özkan’ın “Hiç bir şeyini beğenmedim bir kere o adamlarla çıkmayı beğenmedim falan filan bir sürü şey” dediği, T. Güvendiren’in “Şimdi boş ver o kavga gürültü kısımları olacak tabi orda şey çok iyiydi yalnız Mehmet Ali BİRAND hep senden yanaydı” “Onu şöyle yorumladım ben senin geleceğini istikbalinin parlak olduğunu anladı adam diye yorumladım” “Ben öyle yorumladım. Yalnız şey var bu Kürt sorunu ile ilgili birde ekonomik şeylerle ilgili açıklamaların doğru değil” dediği, A. T. Özkan’ın “Nasıl yapmam lazım mesela açıklama Kürt sorunu ile ilgili nasıl bir açıklama beklersiniz benden” dediği, T. Güvendiren’in “Peki ben söyleyim sana” dediği, A. T. Özkan’ın “Buyurunuz efendim” dediği, T. Güvendiren’in “Bütün Türkiye’deki Kürtler işte azınlık değil ama bütün özgürlükleri için haklar verilecek dille ilgili verilmeyecek eğer dil ana dilde eğitim ve dille ilgili” dediği, A. T. Özkan’ın “Nerden çıktı ana dilde eğitime ben evet mevet demedim nerden çıktı o ya” dediği, T. Güvendiren’in “Öyle dedin ya bütün hepsi ...” dediği,  A. T. Özkan’ın “Öyle şey olur mu ya ben söylediğimi biliyorum ya öyle söyler miyim ben ... söylemem ben ana dilde eğitim olur mu ana dilde eğitim ne o ne demek yav Kürtçe bugün var olan şey” dediği, T. Güvendiren’in “Kürtçe eğitim diyorsun kardeşim” dediği, A. T. Özkan’ın “Evet ne demek Kürtçe eğitim bugün yok mu Kürtçe eğitim ya” dediği, T. Güvendiren’in “Nerde var Kürtçe eğitim” dediği, A. T. Özkan’ın “Kürtçe şey kuruyorsun ya ne diyorsun ya dersane kurup dil öğretiyorsun ya” dediği, T. Güvendiren’in “Ya o işte kaçak göçek olan şeyler” dediği, A. T. Özkan’ın “Ya peki yok ne kaçak göçek hayır kardeşim biz buna karşı olmayacağız evet buyrum başka Tanju cuğum buyur söyle başka” dediği, T. Güvendiren’in “... yürütme kes” dediği, A. T. Özkan’ın “Ekonomik konularda ekonomik konularda ne deyim size” dediği, T. Güvendiren’in “Ne kooperatifciliği be Allah Allah kooperatifmiş” dediği, A. T. Özkan’ın “Peki ne yapmayı düşünüyorsun Tanju cuğum modelin var mı” dediği, T. Güvendiren’in “Var modelim” dediği, A. T. Özkan’ın “Neymiş o model” dediği, T. Güvendiren’in “Ya bak kardeşim benimle kavga etme” dediği, A. T. Özkan’ın “Neymiş o model duymak istiyorum Tanju cuğum gözlerinden öpecemde biraz sonra söyle canım” dediği, T. Güvendiren’in “Ben sana ben senin gözlerinden öpüyorum diyorsun ki ben antiemperyalistim diyorsun tam bağımsızlıktan yanayım diyorsun yok serbest rekabet yok bilmem ne ne alakası var kardeşim ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Peki” dediği, T. Güvendiren’in “Avrupa Birliği, orda tek tek söyleyeceksin ilkelerini ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Peki” dediği, T. Güvendiren’in “Avrupa Birliğine karşıyım Natoya karşıyım hepsini söyleyeceksin ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Avrupa Birliğine karşıyım Natoya karşıyım” dediği, T. Güvendiren’in “Sen arkadaki Atatürk resmini gösteriyorsun Atatürk’ün askeriyim neferiyim diyorsun Atatürk’ün dediklerini diyeceksin o kadar” dediği, A. T. Özkan’ın “Peki sağolun efendim Ankara’ya gelin de sizi gözlerinizden şap diye öpecem ben merak etmeyin” dediği, 

Tape No:7722, 21.06.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Emredin efendim” dediği, T. Güvendiren’in “Şimdi bak beni Şener paşa aradı” dediği, A. T. Özkan’ın “Evet” dediği, T. Güvendiren’in “Benle dedi pazarlık yapmak istiyolar dedi bi takım adamlar işte Tuncay beş kişiyi sokmak istiyomuş yönetim kuruluna filan ... yok böyle bişey dedim doğru değil” dediği, A. T. Özkan’ın “Aynen öyle yok böyle bişey deseydin evet “ dediği, T. Güvendiren’in “... ben ama kim bu adamlar” dediği, A. T. Özkan’ın “Ben bilmem CHP lilerdir biz bilmiyoruz böyle şeyler” dediği, T. Güvendiren’in “Tuncayın grubundan kimse yok de mi” dediği, A. T. Özkan’ın “Hayır .... bizden kimse yok biz pazarlık mazarlık yapmıyoruz bizim hiç bi şeyimiz yoktur” dediği, T. Güvendiren’in “Anladım tamam bana dedi lütfen ara kendisini dedi CNN le görüştükten sonra geldiler dedi bana dedi” dediği, A. T. Özkan’ın “Peki kendileri şeyapmak istiyolar mıymış beş kişiyi sokmak istiyolar mıymış” dediği, T. Güvendiren’in “Yok ya böyle bişey yok yani bunu diyo yapamam ben dedi zaten bana adam ben dedim konuşcam söylüycem dedim” dediği, A. T. Özkan’ın “.... hiç bi talebimiz yoktur tamam” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam mı” dediği, A. T. Özkan’ın “Tamamdır” dediği, T. Güvendiren’in “Şu bi talimat ver şu ip p… ya” dediği, A. T. Özkan’ın “Tamam öptüm” “Bizim hiç bi talebimiz yoktur kendisinden” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam” dediği,

Tape No:6161, 21.06.2008 tarihinde M. Şener Eruygur ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’in “Alo ben komutanım ben Tanju Güvendiren….akşam orduevinde mi kalıyorsunuz merkez ordu evinde mi kalıyorsun… Akşam  merkez merkez ordu evinde mi kalıyorsun” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Hayır Sıhhıye de kalıyorum” dediği, T. Güvendiren’in “Şey ben sizi bi ziyaret etmek istiyorum bana bir saat verebilir misiniz …Akşam için  ?” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Akşam için mi olur tabi… Valla şimdi saat heralde bi 19-20 yi bulur burdaki toplantı…. 22 olur tabi….. Tamam  önemli birşey mi var” dediği, T. Güvendiren’in “Evet biraz konuşmak istiyorum” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Oldu Tanju… Görüşmek üzere” dediği,

Tape No:6162, 21.06.2008 tarihinde M. Şener Eruygur ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. Ş. Eruygur’un “Tanju ben şimdi Dil Tarih Çoğrafya  Fakültesindeyim” dediği, T. Güvendiren’in “Biliyorum ben evet” dediği, M. Ş. Eruygur’un “… o konuyla ilgili ben tahmin ettim heralde…. Değil mi o konuyla ilgili” dediği, T. Güvendiren’in “Bizim arkadaşımızla ilgili he” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Tamam biliyorum biliyorum iki yüz on 3. katta 219 numaralı odadayım bi gel istersen” dediği, T. Güvendiren’in “Şimdi ben şeydeyim mesafe tayini  açısından söylüyorum Oran tarafındayım oraya biraz gelişim ... yarım saatı bulur” dediği, M. Ş. Eruygur’un “Olsun olsun yarım saat bir saat olur  hiç sorun değil” dediği, T. Güvendiren’in “3.kat?” dediği, M. Ş. Eruygur’un “3. kat 219 yani gece yarısına kalma” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam hayır kalmıcam gelicem sağol komutanım saygılar sunuyorum” dediği, 

Tape No:7723, 21.06.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’in “ADD Başkanı yalan söyler önemli olan bizim yalan söylemememiz” “Sen o adama gönderdin beni destekleyecem dedin dedi açıyorum söylüyorum senin i… arkadaşların tabi karıştırıyo orayı o da duyuyo” “O zaman beni yalancı durumuna soktuğun gibi beni kurtaracaksın o zaman” dediği, A. T. Özkan’ın “Peki olur tabi derhal ben bu duygusal numaraları yemem komutanım iyi günler diliyorum” “Arıyacam boş ver sen O.… KISMININ GÖZÜ YAŞLI OLUR ben anneannem bana öğretmişti iyi günler diliyorum efendim saygılar sunuyorum ben sizi arıyacam” dediği, T. Güvendiren’in “Ya bana mı söylüyosun bunları” dediği, A. T. Özkan’ın “Hoşçakal arayacam hayır sana söylemiyorum öteki paşaya söylüyorum” dediği,

Tape No:7725, 25.06.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’in “Bu bir şimdi sen nerdesin” dediği, A.T.Özkan’ın “İstanbuldayım” dediği, T. Güvendiren’in “Buraya bu yarın falan gelecek misin” dediği, A.T. Özkan’ın “Hayır geliyim mi” dediği, T. Güvendiren’in “Yok ya bunlar konuşsak nasıl konuşamıyoruz ki hiç NE ZAMAN OLACAK DÜĞÜN DERNEK” dediği, A.T. Özkan’ın “Ya bir ay dedim ya ya” dediği, T. Güvendiren’in “Yav ama o ya onsuz bak olmaz kardeşim hani geçen günü pazartesi salıydı şimdi bir aya çıktı ya” dediği, A.T. Özkan’ın “Ya oldu dün başvurusunu yaptı o başka şey ya hepsini birbirine karıştırıyon sana anlatıyorum sen hepsini birbirine karıştırıyosun ya” dediği, T. GüvenDİRN’in “Sen karıştırıyosun ne oldu o sen anlamıyosun ki” dediği, A.T. Özkan’ın “Peki sen ne zaman” dediği, T. Güvendiren’in “SEN DEDİĞİMİ ANLAMADIN ...”  dediği, A.T. Özkan’ın “Sen İstanbul’a ne zaman ...” dediği, T. Güvendiren’in “Ben cuma günü gelecem orda mısın” dediği, A.T. Özkan’ın “Ben cuma günü burdayım buyrun efendim bekliyorum” dediği, T. Güvendiren’in “Peki Allah yarabbi ....” dediği, A.T. Özkan’ın “İyi günler” dediği, T. Güvendiren’in “İyi günler iyi günler” dediği,

Tape No:8084, 21.07.2008 tarihinde N.M.Y. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. M. Y.’nin “Onbuçuk Onbir arası gelebilir diyorlar ha” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam” dediği, N. M. Y.’nin “Gidelimmi” dediği,

Tape No:8085, 21.07.2008 tarihinde M. Erdal ŞENEL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’in “Komutanım günaydın” dediği, M. E. ŞENEL’in “Günaydın nasılsın Tanju” dediği, T. Güvendiren’in “ Sağol iyiyim siz nasılsınız” dediği,  M.E. ŞENEL’in “Sağol bu yemeği yarına erteleyebilirmiyiz” dediği, T. Güvendiren’in “Bugün bugün bugün yiyelim bugün 12 de yiyelim” dediği, M.E. ŞENEL’in “Yarın olursa daha iyi olacak” dediği, T. Güvendiren’in “Yarın da yeriz” dediği, M.E. ŞENEL’in “Yok yok bugün benim biraz şeyim çıktıda onun için Tanju ya” dediği, T. Güvendiren’in “Neyiniz çıktı” dediği, M.E. ŞENEL’in “Bir işim var da” dediği, T. Güvendiren’in “Ben sizi götürürüm götürürüm” dediği, M.E. ŞENEL’in “Yok öyle değil öyle değil onun gibi değil” dediği, T. Güvendiren’in “Anladım” dediği, M.E. ŞENEL’in “Öyle götürme getirme ile ilgili değil yarın” dediği, T. Güvendiren’in “Bugün gidelim komutan ben şimdi size bir şey söyleyecem de ondan” dediği, M.E. ŞENEL’in “Peki peki” dediği, T. Güvendiren’in “12, 12 de orda olacağız işte yemek yiyeceğiz” dediği, M.E. ŞENEL’in “Ha 12 de orda olacağız peki peki peki” dediği, T. Güvendiren’in “12 de ordasınız tamam mı” dediği, M.E. ŞENENL’in “Tamam oldu sağol sağol” dediği, T. Güvendiren’in “Bu ağaçlık yerine gitsek daha iyi değil mi ora kapalı yere gidiyoruz” dediği, M.E. ŞENEL’in “Nereye nereye” dediği, T. Güvendiren’in “Bir tane daha yeri varya onun ağaçlık gölgelik bir yer” dediği, M.E. ŞENEL’in “Ha o şeyi diyorsun dışarıyı diyorsun” dediği, T. Güvendiren’in “Peki kapalı yere gidelim tamam olur” dediği, M.E. ŞENEL’in “Orası daha bi orası” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam kapalı yere gidelim” dediği, M.E. ŞENEL’in “Açıkta şey olmaz ki sıcak hava ya” dediği, T. Güvendiren’in “Tamam kapalı yere gidelim doğru söylüyorsun” dediği, M.E. ŞENEL’in “Tamam oldu” dediği,

Tape No:8092, 27.08.2008 tarihinde Mesut Özcan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Güvendiren’in “Çok meşgulsün demi” dediği, M. Özcan’ın “Ya komutanım ne meşgulü hocam beni Bitlis’e sürmüşler arayanım soranım yok ya” dediği, T. Güvendiren’in “İyi olacağı o tabi sen” dediği, M. Özcan’ın “Ben gidicem BİTLİS TEKİ TEŞKİLATTA çalışıcam” dediği, T. Güvendiren’in “SEN GİDİP ORDA HASTANEDE DOĞRU DURMUYORSUN bilmem ne yapmıyorsun sonra şöyle böyle oldu”, “Şark şark hizmetin mi vardı senin” dediği, M. Özcan’ın “Yok canım ne şark hizmeti olacak sürgün” dediği, T. Güvendiren’in “yürütmeyi durdurma talepli dava açman lazım”, “Ben seni neden rahatsız ettim” “BANA DÜŞEN Bİ KONU OLURSA BENDE SANA KATKI SAĞLAMAYA ÇALIŞIRIM BUNU BİLİYORSUN” “Sen şimdi hayır sever bi doktorsun garip bir çocuk var çalışıyor bunu sigortada yapmamış patronu dayarak patronu” “Ya aşağıda senin orda göz doktoru varsa onu bir muayene ettirelim bana” dediği, M. Özcan’ın “Tamam gelsin komutanım bana ben gönderirim onu” dediği, anlaşılmıştır. 

c-Örgütsel İrtibatlar,

Diğer şüphelilerin telefon görüşmelerinde;

Tape No:7525, 19.03.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile Mehmet Şener Eruygur’un yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “…bizim ..mali …soruşturmalar … yeniden başlıyo” dediği,  M. Ş. Eruygur’un “.. bi ara bi görüşelim diyorum” “..yüz yüze bi konuşalım da” “Önümüzdeki günlerle ilgili bi şey yapalım görüşelim” “..Hurşit murşit filan işte bilmem şeyin Tuncay beyin üyeliğini kabul etmemişiniz gibi laflar etmiş  böyle bişey olmadığını biliyorsun ya” “..benim biliyosun seninle ilgili düşüncemi BEN SANA BAŞKA BİŞEY HAZIRLIYORUM  o adam” dediği, A. T. Özkan’ın “Siz boşverin onları biz kendisininle yüzyüze konuşalım paşam” dediği, M. Ş. Eruygur’un “M. K. var bizim bu Antakya daki arkadaşımız” “O orada bi şeyler söylemiştim ben....” dediği, A. T. Özkan’ın “Konuştuk konuştuk paşam” dediği,

Tape No:7691, 29.05.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile S.B.’nin yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Hocam dün Mustafa’nın saldırısına mı uğradınız”  dediği, S.B.’nin “herif felaket ya nerden biliyorsun” dediği, A. T. Özkan’ın “Ebru söyledi dedi ki tam çıkarken dedi” “Biliyorsunuz orda oranın arkadaş şeyidir müdavimidir arkada odası vardır” dediği, S.B.’nin “Ben otuz yıldız otuz yıldır bu yoldayım filan falan gibi böyle yuvarlak şeyler söyledi ondan sonra şey koşuyorum moşuyorum bişeyler filan falan vay sahtekar vay vallahi şey yaptım yani” dediği ve görüşmenin ilerleyen bölümlerinde S.B.’nin “ben şeye gidiyorum bugün” “Bursa Cumhuriyet Kadınlarının şeyi var” “Zaten dünde konuştuk ya cumhuriyet kadınlarının toplantısına gidiyorum” dediği, A. T. Özkan’ın “Çok güzel şeye de söyleyim bizimkilere de söyleyim hemen şimdi size destek olsunlar” “Orda biz dehşetiz çünkü” “TABİ ORDA MÜTHİŞİZ HOCAM BURSA DEDİNİZ Mİ BİZ YIKARIZ ORTALIĞI” dediği ve devamında A. T. Özkan’ın “Pazartesi günü pazartesi günü sizi böyle öğlen saat 15.00 te alacaz akşam biraz geç bırakacaz” “ÇÜNKÜ BİZİM O HANİ Yüksek DÜZEY ARKADAŞ GRUBU VARYA” “O TANIŞMA GRUPLARINDAN BİRİYLE SİZİ TANIŞTIRACAM” dediği,


Tape No:7721, 21.06.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile Selim Utku GÖMRÜKÇÜ’nün yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. U. Gümrükçü’nün “Tanju geldi”, “PAŞA İLE GÖRÜŞÜYOR” dediği, A. T. Özkan’ın “BİLİYORUM BİLİYORUM BEN YOLLADIM” “ Beni şey aradı Bursalı şey” “Burda Uludağ Üniversitesi Rektörü” “Paşa orda kötü duruma düşmüş ama anladığım kadarıyla” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Göt gibi kaldı şimdi of of burda sıkıntıda bu burda sıkıntıda belli o da” dediği, A. T. Özkan’ın “Oluşturduğunuz listeler üzerinden bi kavga yürütmek gerekirse ayrıca kavga edelim o taraftan ben şimdi Tanjuyu konuşturdum Bursa Rektörü ile konuştum sen Bursa Rektörüne gidebilirsin” “Liste falan filan hiç bir şey söylemediniz de niye böyle yaptınız de Tuncay bey bana söyledi de” “Niye listemize liste adam almadı niye bizle ortak liste yapmıyorsunuz de” “BİRAZ KARIŞTIR ONLARI YANİ ORTALIĞI” dediği,

Şüphelinin diğer şüphelilerle yaptığı görüşmeler.

1
Anet SAHAKYAN



302
2
Adnan TÜRKKAN 



 58
3
Adil Serdar SAÇAN 



 29
4
Adnan BULUT



109
5
Ahmet Hurşit TOLON


 11
6
Ergün POYRAZ 



  5
7
Emin ŞİRİN




  6
8
Hüseyin NAZLIKUL



 26
9
Mesut ÖZCAN



305
10
Mehmet Şener ERUYGUR


24
11
Muhittin Erdal ŞENEL


310
12
Şener ÖZTÜRK



402
13
Ahmet Tuncay ÖZKAN


3462
d-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi: 

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ hakkında hazırlanan ilk  iddianamede ayrıntılı olarak anlatıldığı üzere ERGENEKON terör örgütünün SİVİL YAPILANMASI 4 ana bölümden oluşmaktadır.

a-Teori Tasarım ve Planlama Daire Başkanlığı, (Bu birimin görevi örgütün sivil yapılanmasının temellerini oluşturan LOBİ-ERGENEKON dokümanındaki prensiplerin uygulanmasını ve kontrolünü sağlamaktır.)

b-Finansman Daire Başkanlığı, (Bu birimin görevi bünyesinde bulunduğu ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNE gelir temin edilmesidir.) 

c-Sivil Toplum Kuruluşları Yapılanması, ERGENEKON terör örgütünün bünyesinde kurulan sivil toplum örgütleri ,(Kuvvayı Milliye, Milli Güç Birliği, Vatansever Kuvvetler Güç Birliği ve çeşitli platformlar, ele geçirilen örgütsel içerikli dokümanlarda sivil toplum kuruluşlarının istihbarat amaçlı ve toplumsal eylemlerde baskı ve sindirme amaçlı olarak kullanılacağı açıkça belirtilmiştir.)

d-Medya ve İletişim Yapılanması, (Görevi, bağlı birleşik kuruluşlar ile diğer medya organları içerisine sızdırılmış örgüt üyeleri vasıtasıyla bu kuruluşları da yönlendirmek ve tek merkezden yönetilmesini sağlamaktır.) 

 “ERGENEKON” dokümanının “MEDYA” başlığı altında; Medyanın en yararlı reklam aracı olduğu, 20. yüzyılda güçlü istihbarat örgütlerinin medyadan sonuna değin yararlandıkları, 20. yüzyılın son yıllarında ise kendi medya kuruluşlarını devreye sokarak uluslar arası platformda güçlendirdikleri, ERGENEKON’un da medya kuruluşlarını kontrol etme yönündeki faaliyetlerini, kendi medya kuruluşlarını oluşturması ve diğer medya kuruluşlarını kontrol altına alması yöntemiyle yapması gerektiği belirtilmiştir. 

Şüphelilerden Ahmet Tuncay Özkan, ilgili kısımda anlatıldığı üzere örgütün asker kökenli mensupları ile çok sıkı ilişkileri bulunan, çevresinde askeri kesimin temsilcisi olarak algılanan, örgüt içerisinde aktif bir medya temsilcisi/yöneticisidir.

Şüpheli Tanju Güvendiren ise, emekli Askeri Yargıtay üyesi olması, Ankara’da uzun yıllar görev yapması, emekli olduktan sonra ticaret ve siyasetle ilgilenmiş olması sebebiyle çok geniş çevresi bulunan bir kişidir. Şüphelilerden Ahmet Tuncay Özkan değişik medya gruplarında üst düzey yöneticilik yapmış olması, Ankara’da bürokrasi ve siyasetin her kesimi ile ilişkili olmasına rağmen, pek çok konuda şüpheli Tanju Güvendiren’den destek istemekte, ondan fikir almakta, onun yönlendirmesi ile hareket etmektedir.  Ayrıca bir medya grubunun başında bulunan Ahmet Tuncay Özkan’a finansal destek verecek düzeyde bu şüpheli ile yakın ilişki içerisindedir. Şüpheli Tanju Güvendiren,  hakkında soruşturma devam eden örgütün üst düzey yöneticileri ile yakın ilişki kurmakta ve bu şüphelilerle gizli toplantılar yapmaktadır.

Yukarıda ayrıntılı olarak açıklanan telefon görüşmeleri, şüpheli beyanları, ele geçen doküman içeriklerine göre şüpheli Tanju Güvendiren, Ahmet Tuncay Özkan’ınERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün Ankara’da bulunan yönetici kademesi, asker kökenli mensupları ile sürekli yakın ilişki kurarak bağlantısını sağlamakta, gizli toplantılara katılmakta ve Ahmet Tuncay Özkan’ı ilgilendiren konularda bu şüpheliyi toplantılara çağırmaktadır.

Şüpheli Tanju Güvendiren’in, ERGENEKON terör örgütünün üyesi olduğu tüm telefon görüşmeleri, ele geçen doküman, belge ve beyanlardan anlaşılmakla;

 Şüpheli Tanju Güvendiren’ in üzerine atılı Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmak eylemine uyan, TCK’nun 314/2, 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.  

19- Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan 

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı

 Gazeteci olduğunu, bir süre çeşitli gazete ve televizyonlarda farklı görevlerde çalıştıktan sonra 2004 yılında Kanaltürk isimli televizyon kanalını kurduğunu, Kanaltürk televizyonunu 2008 yılı Mayıs ayında sattığını, halen Kanal Biz isimli Reyhanlı Radyo Televizyon A. Şirketinde çalıştığını,  0 532 236 76 71 numaralı telefonu kullandığını, 

 Veli Küçük’ ü uzaktan tanıdığını, kendisi ile ilgili, ÇETE oluşumu ve mafya ordusu oluşturduğuna dair çete haberlerini kendisinin yaptığını, 

Muzaffer Tekin ile 2007 yılında yapılan Çağlayan mitinginde karşılaştığını, bu şahsın kendisine sarıldığını konuşmadıklarını, kendisini tanımadığını, bu karşılaşma ve el sıkışmanın tamamen Muzaffer Tekin’den kaynaklandığını, 

Güler Kömürcü ‘yü gazeteci olması sebebiyle tanıdığını, 

Sami Hoştan’ı tanımadığını ancak bu şahısla ilgili yaptığı haberlerden dolayı kendisine dava açtığını, başka bir ilgisinin olmadığını,

 Habip Ümit Sayın’ı  doçent olarak tanıdığını, 2-3 yıl kadar önce Adli Tıp kurumunun başındaki bir bayanla gelerek İstanbul Üniversitesi Rektörü Kemal Alemdaroğlu’nun görevden ayrılması, Mesut PARLAK’ın üniversiteye gelmesi sonrasında mağdur olduklarını  anlattıklarını, anlattıkları şeyleri  yayınlamadığını,  

Vedat Yenerer’i Cumhuriyet gazetesi ve Kanal D Televizyonunda birlikte çalıştıkları için tanıdığını,

Doğu Perinçek’i kendisinin İşçi Partisi Genel Başkanı olması nedeniyle tanıdığını, birlikte programlar yaptıklarını, konuk olarak katıldıklarını,

Ferit İlsever’i Aydınlık dergisinin genel yayın yönetmeni olarak tanıdığını, İşçi Partisini temsilen programlarda bulunduğunu,

Serhan Bolluk’u bir kez gördüğünü, aleyhinde Aydınlık Dergisinde Amerikan ajanı, Türkiye’ yi etkisizleştirmeye çalışan kişi, Atlantik ötesinin Türkiye deki sözcüsü şeklinde yayın yaptığını, Milli istihbarat Teşkilatının Efendi diye bir kitap yazdırdığını, bu kitaba isminin konmasının istendiğini söyleyerek MİT ajanı olduğunu söylediğini,

Kemal Yalçın Alemdaroğlu’nu Üniversite rektörü olarak tanıdığını, çeşitli zamanlarda 2 veya 3 kez görüştüğünü,

Adnan Akfırat’ı gazeteci olarak tanıdığını, Aydınlık Dergisindeki olaylarla ilgili görüşünü aldığını, son dönemde Türk-Çin İş Adamları Derneği Başkanı olarak bildiğini, gazeteci olarak irtibatı bulunduğunu, Türk-Çin heyeti ile kendisini ziyarete geldiğini,

İlhan Selçuk’u Cumhuriyet gazetesinde çalışmaya başladığı günden itibaren gazeteci olarak tanıdığını, sürekli görüştüklerini,

 Mehmet Şener Eruygur’u Jandarma Genel Komutanlığı döneminde gazeteci olarak, daha sonra ADD Genel Başkanı olarak tanıdığını, görevde iken birkaç kez gazeteci kimliği ile kendisi ile görüştüğünü,

Ahmet Hurşit Tolon ‘u İstanbul 1. Ordu Komutanlığı döneminde tanıdığını, daha sonra  sivil toplum örgütleri çalışmaları sırasında da görüş alışverişinde bulunduklarını, Ankara ilinde toplantılara katıldıklarını, Ankara’daki bir mitingin düzenlenmesi, koordinasyon toplantılarının içinde yer aldığını, kendisinin de bu miting içerisinde yer aldığı için görüştüklerini.

İlker Güven ‘i tanıdığını, ADD ile ilgili bir konuda kendisiyle görüştüğünü,

Adnan Türkkan’ı Türkiye Gençlik Birliği veya benzer bir adla gençlik sivil toplum örgütlenmesi oluşturmak istedikleri, bununla ilgili Taksimde bina açılışı yapmak istediklerini söyleyerek davet etmesi sebebiyle tanıdığını,

Birol Başaran’ı Kanaltürk Televizyonunda, Söz Meclisi isminde bir programda Ulusal İş Adamları Derneği adına birkaç kez katıldığı için tanıdığını,

Sinan Aydın Aygün’ü Ankara ilinde gazetecilik yaptığı dönemlerden tanıdığını,

Erol Mütercimler’i kitaplarından dolayı tanıdığını,

Levent Ersöz’ü tanıdığını, Ankara’da bir iki resmi davette gördüğünü, 

Turhan Çömez’i AKP milletvekili olarak tanıdığını, Kanaltürk’te anahaber bültenine konuk olarak davet ettiğini,

 Nurseli İdiz’i Kanal D Televizyonunda, aynı dönemde çalıştıkları için tanıdığını,

Soruşturma kapsamında bu güne kadar yakalanan şüphelilerden Veli Küçük, Doğu Perinçek, Tuncay Güney, Ahmet Hurşit Tolon ve Mehmet Şener Eruygur’da ele geçirilen ERGENEKON isimli doküman ile ilgili olarak sorulduğunda, ERGENEKON isimli dokümanı herhangi bir yerde görmediğini, hazırlanan iddianame sebebiyle bilgi sahibi olduğunu, belgenin hazırlanması ile bir ilgisinin bulunmadığını,

Soruşturma kapsamında bu güne kadar yakalanan şüphelilerden Mehmet Zekeriya Öztürk, Muzaffer Tekin, Sevgi Erenerol, Oktay Yıldırım, Ümit Oğuztan, Doğu Perinçek, Erkut Ersoy, Mehmet Şener Eruygur’dan ele geçirilen LOBİ isimli doküman sorulduğunda bilgisinin olmadığını, Lobi ismini iddianamede gördüğünü, 

Yakalanan şüphelilerden Doğu Perinçek ve Tuncay Güney den ele geçirilen “DEVLETİN YENİDEN YAPILANMASI ÜZERİNE” isimli doküman sorulduğunda iddianameden okuduğunu, 

Şüphelilerden Doğu Perinçek’e ait, Fujıtsu marka dizüstü bilgisayar içerisindeki, seagate marka hard diskinde, “080114 ANK MİH KATILIMCILAR.doc” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde MİLLİ İKTİDAR HAREKÂTI (MİH) adı altında bir yapılanmaya gidildiği, bu ad ile toplantılar düzenlendiği ve bu toplantıya katılan kişilerin mesleklerine göre ayrıldığı, “GENERALLER” başlığı altında ise, Org. Tuncer Kılınç, Tümg. Armağan Kuloğlu, Org. Hurşit Tolon” un isminin geçtiği, “GELMEYENLER” başlığı altında ise “Org. Şener Eruygur, Tümg. Rıza Küçüker” isimlerinin olduğu, bu belgede, Güler Kömürcü, Doğu Perinçek, Mustafa Balbay, Tuncay Özkan gibi şahıslarında isimlerinin geçtiği hususu sorulduğunda, 2008 yılı içerisinde  Kamuran İNAN’ ın bir faks göndererek bir toplantıya davet ettiğini, davetiyede Milli Egemenlik şeklinde bir başlık olduğunu, bu toplantıya katılmadığını, içeriği konusunda bilgisinin bulunmadığını, kimlerin katıldığını da bilmediğini,  

 Şüphelilerden Mehmet Şener Eruygur’ un  Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçerisinde faaliyet yürüttüğü şüphesi ile gözaltına alındığında yapılan aramalarda el konulan bir CD’de bulunan, Deniz Kuvvetleri Eski Komutanı Özden ÖRNEK’e ait olduğu değerlendirilen günlüklerde;

“25 Aralık 2003” başlığı altında; 14:30 - 15:30 - (E) Org. Kemal Yavuz Ve Tuncay Özkan'ın Ziyareti. Başlığının olduğu, kendisinin daha önce Show TV’de görev yaptığını, ancak daha sonra hükümet tarafından uzaklaştırıldığınızı, bu konularla ilgili şahıslara yardım için MÖ ile konuştuğunu, kendisinin Müfit GÜRTUNA’nın İstanbul TV’sini satın almak istediğini, AKP’nin yerel seçimlerde İstanbul’dan çıkaracağı adaya karşılık Ali Müfit Gürtuna’yı birleşik cephenin adayı olarak gösterilmesini koordine ettiğini, Şimdilik ANAP ve DYP ile anlaşma sağlandığı hususlar ile ilgili olarak, gazetecilik görevi süresince kuvvet komutanlarını, ve diğer Ankara’daki yetkilileri zaman zaman ziyaret ettiğini, görüşmelerde bu tür konuların gündeme gelmediğini beyan ettiği,

“7 Ocak 2004” başlığı altında; Tuncay Özkan’ın Show TV’den ayrılmasından sonra, Org. Kemal Yavuz ile birlikte ziyaretine geldiklerini, o dönemde İstanbul Belediye başkanlığına adaylık meselesi ve ulusalcı bir TV istasyonu ve diğer medya vasıtalarının kurulması konusunda görüşme yaptıklarını, bu konuşma üzerine kendisinin de MÖ ile  görüştüğünü, Tuncay Özkan’a MÖ’nün söylediklerini ilettiğini anlatarak “A. M. G. adaylığa tam razı olmamakla beraber C..  desteklemeye karar vermiş. Şimdi D…’yi ikna etmeye çalışıyor. Daha M… ile görüşecek. TV kanalını satın almak için gücü yetmemiş. G… İstanbul TV için çok para istemiş. …Kendi istasyonu ve gazetesini kurmak için yabancılar ile temasta . …. Benden UYAK’ın kurulacak şirkete hissedar olmasını ve böylece BAŞBAKAN …… karşı bir çeşit koruma sağlamayı istedi. Bende kendisine elimden geleni yapacağım dedim. ….Medya desteği olmadan ulusalcıların BAŞBAKAN …… ve partisi ile başa çıkması mümkün değil. Bu nedenle TÖ’nün desteklenmesi gerekir.” şeklindeki görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında günlükte yazanların doğru olmadığını beyan ettiği, 

“15 Mart 2004” başlığı altında; Sabah Jandarma Genel Komutanının aradığını ve “Genelkurmay Başkanı her şeyi biliyor. Biraz önce beni aradı. Hemen öğleyin bir araya gelmemiz lazım” “… Jandarma tesislerinde Ö.İ.   ile yemek yediğimizi biliyor. Hemen hemen herşeyi biliyor dedi.” Diyerek, darbe konusunda daha önce yaptıkları toplantıları ve bu konuyla ilgili Ömer İZGİ ile yapılan görüşmeleri, Genelkurmay Başkanının bildiğini anlattığı, görüşmeyi aktardığı görülmüştür.

Aynı başlığın devamında, Tuncay Özkan’ın, yeni kurmakta olduğu TV istasyonunu yöneticisi olacak  K…. ile beraber geldiğini, televizyon için, OYAK’ın reklam teminatı verip veremeyeceğini sorduğunu anlatarak, şahısla yaptığı görüşmeyi yazdığı hususu sorulduğunda kabul etmediğini beyan ettiği, 

“6 Temmuz” (2004) başlığı altında; “Tuncay Özkan nihayet Kanaltürk isimli bir TV kanalını hayata geçirmiş durumda.  10 milyon dolar borca girmiş. Çok heyecanlı ve ulusalcı bir insan.Bana teşekkür edip tekmil vermeye gelmişler. Bundan sonra AKP hükümetinin karşısında hiç değilse muhalefet yapacak olan bir kanal olacak. Kendisine ne kadar mutlu olduğumu ve elimden gelen her türlü şahsi desteği yapacağımı söyledim. Tolga’dan bahsettim ve kendilerine danışmanlık yapabileceğinden bahsettim. Memnun oldular. Yanında K. diye ortağı da vardı.” şeklindeki anlatımların doğru olmadığını beyan ettiği, 

Şüpheliler Veli Küçük ve Ümit Oğuztan’dan ele geçirilen PANZEHİR isimli dokümanda, “İmralı yargı süreci içinde tutuklu bulunan Abdullah Öcalan faktörünün iyi ve verimli bir biçimde değerlendirilemediği, Abdullah Öcalan’ın İmralı Cezaevindeki tutukluluk ve yargı sürecinden yararlanılarak, PKK başkanlık konseyi içinde yer alması sağlanacak kadrolar ile PKK’nın ABD ve AB üyelerinin kontrol ve hamiliğinden kurtarılarak doğrudan Türkiye Cumhuriyeti’ne bağlanmasının sağlanabilmesi gerektiği belirtilmiştir.”      

Ayrıca “Bu operasyon sonucu Türkiye Cumhuriyeti Devleti’ni parçalamaya yönelik Kürt hareketine son verilebileceği gibi Kuzey Irak bölgesinde kurulmaya çalışılan kukla Kürt devletinin de önüne geçileceği belirtilmiştir.”

17.02.2008 günü Kanaltürk Televizyonunda K.C.K. ile birlikte yaptığı “Gündem” isimli program içersinde kendisinin “Abdullah Öcalan’ı Türkiye, Türkiye deki barışı, kardeşliği yüceltmekte kullanmazsa, Abdullah ÖCAL’ın bugünkü açılımı ve yaklaşımını Türkiye değerlendiremezse çok yazık eder”“Abdullah Öcalan’ın bu günkü siyasi tutumu Türkiye’ye çok, Türkiye’nin bütünlüğüne birliğine çok farklı bir açıdan yarar sağlar. Türkiye biraz akıllı davranmak zorunda, PKK sorunu ya da emperyalizmin Kürt kartını kullanarak Türkiye’yi parçalama olgusu, Abdullah Öcalan’la birlikte çözüme kavuşabilir. Türkiye bunu çok iyi kullanmak zorunda.” dediği hatırlatılarak sorulduğunda, PANZEHİR isimli belgeden hiçbir şekilde bilgisinin olmadığını, ileri sürdüğü fikirlerin tamamen kendi düşüncesi olduğunu beyan ettiği, 

 2001 yılında yakalanan Tuncay Güney beyanlarında; Tuncay Özkan’ın Doğu Perinçek in adamı olduğunu ve bu şahsı Doğu Perinçek’in yönlendirdiğini, E.B. gibi bir çok şahsın Veli Küçük’ ün de dostu olduğunu,

 “Tuncay Özkan’a bakın kimin çırağıdır, Tuncay Özkan Uğur MUMCU’nun çırağıdır eğer Ugur MUMCU’nun katili aranması gerekiyorsa ofis boyuna sorulması lazımdır Tuncay Özkan” şeklindeki  beyanları sorulduğunda, bunların gerçek dışı olduğunu beyan ettiği, 

Gelirler Kontrolörlerince İstanbul C. Başsavcılığına yazılan yazıda ve eklerinde, Kanaltürk’ ün ait olduğu YAŞAM TELEVİZYONU A.Ş’nin resmi defter kayıtlarında, BEKO TİCARET A.Ş.’den avans şeklinde yüklü miktarda paralar gelmesi ile ilgili olarak,  Beko firması ile Kanaltürk Televizyonunun arasındaki reklam satışına ilişkin anlaşmalarla ile ilgili olduğunu,  


YAŞAM TELEVİZYONU A.Ş’nin resmi defter kayıtlarında, BEKO TİCARET A.Ş.’den;

2005 yılında toplam 3.614.709,33 TL avans şeklinde gelen paraya karşılık,

2005 yılında toplam 2.950.818,88 TL fatura düzenlendiği, 

2005 yılından 2006 yılına devreden bakiye  ise 663.890,45 TL devrettiği,

2006 yılında toplam 6.333.514,36 TL avans şeklinde gelen paraya karşılık,

2006 yılında toplam 4.472.122,93 TL fatura düzenlendiği,

2006 yılından 2007 yılına devreden bakiye ise 2.525.281,88 TL olması ile ilgili olarak, reklam anlaşması ile ilgili olduğunu beyan ettiği, 

Gelirler Kontrolörlerince düzenlenen 1 nolu raporun eki tutanağın 7. sayfasındaki 18. maddede kanuni defter kayıtlarında yer almayan mahsup fişinden bahsediliyor. Bu mahsup fişi tutanağa 19 (3 sayfa) numaralı ek yapılmış. Kanuni defter kayıtlarında yer almayan mahsup fişinde adına 2005 ve 2006 yıllarında ödenecek toplam 3.000.000 USD (Finansbank çeki) gösteren tablo ile ilgili olarak,

Gelirler Kontrolörlerince düzenlenen 1 nolu raporun eki tutanağın 7. sayfasındaki 20. maddede KANALTÜRK televizyonunun almış olduğu avansların yıl sonu bakiyelerinin yer aldığı hesaplar verilmiş. Hesapların ayrıntısının yer aldığı kayıtlar da tutanağa 21 numaralı ek yapılmış. 21/3 numaralı ekinde bir kalemde Fiba Faktoring hizmetleri a.ş.’den 1.340.000 TL tutarında avans aldığı  ve 21/4 numaralı ekinde de bu avansı nisan/2006 da grup firmanız rektur reklam a.ş. ye virman yapması ile ilgili olarak  cevap vermek istemediğini beyan ettiği,


Yine Gelirler Kontrolörlerince düzenlenen 1 nolu raporun eki tutanağın 7. sayfasında 20. madde de yer alan avans hesapları ile ilgili olarak 21/1 ve 21/3 numaralı eklerde yer alan ayrıntı kayıtlarda;

2004 yılında Finasbank (FİBA) hesap adıyla 24.12.2004 ve 27.12.2004 tarihlerinde (500.000.000.000 + 2.245.179.860.000) toplam 2.745.179.860.000 TL havale alınmış gösteriliyor. bu hesap 2005 yılında kayıtlarda yer almamış ancak bu hesaptaki tutar 2005 yılında “BEL,SEL” adındaki hesapta yer alıyor. bu hesaba 2005 yılında gelen havalelere bakıldığında “CHP’DEN Finansbanka gelen, CHP’DEN gelen Hvl., CHP’DEN gelen açıklamalı (685.500,00 + 268.200,00 + 403.230,00) toplam 1.356.930,00 TL havale geldiğinin tespit edilmesi ile ilgili olarak konunun Anayasa mahkemesi tarafından soruşturulduğunu,  yasalara uygun bulunduğunu beyan ettiği, 

Kanaltürk televizyonu hakkında, Gelirler Kontrolörlerince düzenlenen raporda, kendisinin Kanaltürk televizyonunda yaklaşık 1000 TL maaşla çalışan bir kişi olarak göründüğü, fakat televizyona ait çeşitli hesaplardan 900.000 TL civarında paranın adına ödendiği konusunun halen Vergi Mahkemelerinde yargılama konusu olduğunu beyan ettiği,


Kendisine sorulan iletişim tespit tutanakları ile ilgili olarak, bir kısmı hakkında suç unsuru bulunmadığını, gazetecilikle, yürüttüğü sivil toplum faaliyetleri ile ilgili olduğunu, bir kısmı için görüşmeyi hatırlamadığını, bir kısmı hakkında ise herhangi bir şey söylemek istemediğini beyan etmiştir.

    Savcılık beyanı

Gazeteci olduğunu, bir süre çeşitli gazete ve televizyonlarda farklı görevlerde çalıştıktan sonra 2004 yılında Kanaltürk isimli televizyon kanalını kurduğunu,resmiyette hissesinin bulunmadığını, maddi ve manevi desteği bulunduğunu, kuruluşunda maddi olarak koymuş olduğu 3.700.000  $ parayı satıştan sonra geri aldığını,bunu  şirket ortaklarına borç vermek suretiyle yaptığını,  kanalın yönetim kurulu olduğunu, kendisinin sadece danışman ve program yapımcısı sıfatıyla iş yaptığını, isminin geçmesi halinde siyasi engellerle karşılaşıldığı için böyle yaptığını,

Şirketin kuruluş aşamasında ciddi bir reklam geliri olduğunu, ancak daha sonra siyasi nedenlerle reklam gelirlerinin azaldığını, aylık 800.000 Dolar masrafı ödeyemedikleri için şirketin sıkıntıya girdiğini, bunu üzerine Kanaltürk televizyonunu 2008 yılı Mayıs ayında sattığını, halen Kanal Biz isimli Reyhanlı Radyo Televizyon  Şirketinde çalıştığını,  

Daha sonra Biz TV ile ilgilenmeye başladığını, Bizkaçkişiyiz platformunun kurucusu ve başkanı olduğunu, bu platforma bağlı bir çok dernek bulunduğunu, bütün çalışmalarının şeffaf olduğunu, 

Sanık Güler Kömürcü ile Serdar isimli şahıs arasındaki telefon görüşmesinde geçen konunun gerçek dışı olduğunu, Kanaltürk’ün tüm hesaplarının Maliyenin denetimine açık olduğunu, Hüseyin Nazlıkul isimli şahsın doktor arkadaşı, Mesut Özcan’ın kendisinin doktoru ve arkadaşı olduğunu, 

İlhan Selçuk, Doğu Perinçek, Adnan Akfırat, Ferit İlsever, Adil Serdar Saçan, Hurşit Tolon ve Şener Eruygur’u tanıdığını, 

Adnan Bulut’u Kanaltürk’ün haber müdürü olması nedeniyle tanıdığını,

“16 Aralık 2003 tarihinde Tuncay Özkan ile yapılan görüşme metni” başlıklı 24 sayfalık dokümanın kendisi ile ilgisi olmadığını, böyle bir görüşme yapmadığını, Şener Eruygur’u tanıdığını, kendisi görevdeyken gazeteci kimliği ile birkaç kez görüştüklerini, Levent Ersöz ve Hasan Atilla Uğur’u tanımadığını, ancak Şener Eruygur ile yaptığı bir görüşmede kendisine Kürşat Albay diye hitap edilen birisinin hazır bulunduğunu, ancak bu şahsın gerçek kimliğini bilmediğini, 

Evinde bulunan Atatürk’ün Bursa Nutkunun kendisine İzmir’den gönderilen bir metin olduğunu, ancak kendisinin Kuvayı Milliye dernekleri, Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi gibi sivil toplum kuruluşları ile ilgisinin bulunmadığını, kendisinin önderlik ettiği miting ve gösterilere bu tür derneklerden katılım olmadığını, 

Hurşit Tolon ve Şener Eruygur’un düzenledikleri mitingleri, talepleri üzerine haber yaptığını, 

Merdan Yanardağ’ın Kanaltürk’te program yapımcısı olduğunu, bu şüpheli ile yaptığı görüşmeleri kabul ettiğini, Evrim Baykara’nın İzmir’de kurulu Bizkaçkişiyiz Derneğinin genel sekreteri olduğunu, 

ADD’nin genel başkanlığı için Şener Eruygur ile anlaşmazlık yaşandığını, kendisine söz verenlerin genel kurulda destek vermediğini, 

Hamza KAÇAR’ın eski Maliye müfettişi olduğunu, kendisinden parti örgütlenmesi için yardım istediğini,

Adil Serdar Saçan ile 1996 yılından bu yana arkadaş olduklarını, görev yaptığı dönemde kendisinden haber alma konusunda önceliğinin olmadığını,

Tanju Güvendiren’i 2002 yılı seçimlerinde milletvekili adayı olduğu sırada tanıdığını, arkadaş olduklarını, zaman zaman kendisinden hukuki konularda fikir aldığını, 16 Aralık 2003 tarihli görüşme metninde bu kişi ile DGM’de görevli olduğu zamandan beri tanıştığı hususunun doğru olmadığını, Tanju Güvendiren’den acil durumlarda borç para istediğini, 

Telefon görüşmeleri ile ilgili olarak bir kısmının televizyon kanalının satışı ile ilgili, bir kısmının ADD seçimleri ile ilgili olduğunu, 19.06.2008 tarihinde M.A. isimli şahıs ile yapmış olduğu telefon görüşmesi konusunda açıklama yapmak istemediğini, 

26.02.2008 tarihinde Tanju Güvendiren ile yaptığı görüşmenin şaka mahiyetinde olduğunu, 

29.05.2008 tarihinde S.B. isimli şahısla yapmış olduğu görüşmenin siyasi çalışmaları ile ilgili olduğunu,

Küçükçekmece, Halkalı, Dereboyu caddesi No:14 sayılı adreste bulunan deponun Kanaltürk’deki arkadaşlarından rica etmesi üzerine kiralandığını, Kanaltürk satılınca içindeki eşyaların bu depoya yerleştirildiğini, depodaki el bombaları ve fişeklerin kendisine ait olmadığını, zaten bunların içinin boşaltılmış olduğunun kendisine söylendiğini, aksesuar olarak kullanıldıklarını, dokümanların bir kısmının kendisine ait olabileceğini, gazetecilik arşivi olduğunu, 

Kanaltürk’ün frekans kiralaması yolu ile yayına başladığını, bu nedenle kuruluş masraflarının düşük olduğunu, daha sonra Ulasal kanal statüsüne kavuştuğunu beyan etmiştir. 

    Sorgu beyanı 

Önceki aşamalarda vermiş olduğu savunmasını tekrarla , uzun yıllardır gazeteci olduğunu, sabıkasız olduğunu, her hangi bir suç işlemediğini, her ortamda özgürce düşüncelerini ifade ettiğini beyanla; hakkındaki suçlamaları reddetmiştir.

b- Ele geçen dokümanlar,


Şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR’dan ele geçirilen 7 numaralı CD içerisinde;

“Aytaç Paşa - Ü.Özdağ tel dökümü” isimli klasörde “genelkart2.doc” isimli msword dosyaları içerisinde “ulusalcı medyanın desteklenmesi” başlığının altında “TUNCAY ÖZKAN’ın girişimleri. (bir tv. kurabilir)”, “TV8 ekranı/mng grubu. (paraya ihtiyacı olan televizyonlardan sponsor şirketler aracılığı ile ekran satın alınıp, 1-1.5 saatlik programlar yapılabilir. aylık 10-15 bin dolar, azami 20 bin dolar olabileceği düşünülmekte)” ve “ulusalcı medyaya nasıl katkıda bulunulabilir? nasıl sponsor bulabiliriz? (örnek ATO’ nın desteğinin sağlanması)”, “büyük orta doğu projesi” başlığının altında “bugünkü türkiye’deki kukla hükümete benzer hükümetlerle yönetilen büyük bir coğrafya”, “TSK’nin kamuoyundaki imajı” başlığının altında “en kötü olasılıkta ordu var söylemi arkasına saklanıp, kendimizi tembelleştirdik. ama şimdi öyle bir an geldi ki, ordu var, ama etkisi yok” 4. madde altında “2005’te erken seçim olabilir. seçim manevrası altında yatan bir konu cumhurbaşkanlığı seçimi. 2007’de cumhurbaşkanı seçilecek. sizin seçeceğiniz meclis cumhurbaşkanı’nı seçecek dediklerinde, karşılarında kimse duramaz. o zaman savaşı kaybettik” ve “şu ana kadar muharebeleri kaybettik. o zaman savaşı kaybetmiş olacağız” ve 5. madde altında ise “seçimlerden sonra ülkenin güneydoğusunda dehap ortaya çıksın. şu “yerel yönetimler yasası” da meclisten geçsin. bir de ab bize müzakere tarihi vermek gibi bir sürprizde bulunsun, türkiye önümüzdeki yıllarda güneydoğuda plebisit istemi ile karşı karşıya kalabilecektir. her şeyi görüyoruz. güneydoğu gördüğümüz noktaya doğru gidiyor. bir şey yapamıyoruz” beyanlarının yer aldığı,

Şüphelilerden Mehmet Şener Eruygur’ un  Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçerisinde faaliyet yürüttüğü şüphesi ile gözaltına alındığında yapılan aramalarda el konulan bir CD’de bulunan, Deniz Kuvvetleri Eski Komutanı Özden ÖRNEK’e ait olduğu değerlendirilen günlüklerin ilgili kısımları:

 “25 Aralık 2003

……………

……………

14:30 - 15:30 - (E) Org. Kemal Yavuz ve Tuncay Özkan'ın Ziyareti 

Tuncay Özkan daha önce Show TV’de görev yapıyordu. Ancak Bu hükümet kendi aleyhinde yayın yapan tüm kişileri ya oldukları gazetelerden çıkarttı yada tv ’lerden uzaklaştırdı. Kemal Yavuz general’de aynı durumda. Bende kendilerine yardım edebilmek için M.Ö. ile konuştum. Tuncay Özkan Müfit Gürtuna’nın İstanbul TV’sini satın almak istiyor ve AKP’nin yerel seçimlerde İstanbul’dan çıkaracağı adaya karşılık Ali Müfit Gürtuna’yı birleşik cephenin adayı olarak gösterilmesini koordine ediyor. Şimdilik ANAP ve DYP ile anlaşma sağlamış.”

“7 Ocak 2004

 09:15 Am - 10:15 Am - Tuncay Özkan'ın Ziyareti

Tuncay Özkan Show TV’den ayrıldıktan sonra Org. Kemal Yavuz İle beni ziyarete gelmişti. O zaman kendisi ile İstanbul Belediye başkanlığına adaylık meselesi ve ulusalcı bir TV istasyonu ve diğer medya vasıtalarının kurulması konusunda görüşme yapmıştık. Bu konuşma üzerine bende MÖ ile görüşmüştüm. Kendisine MÖ’nün bana söylediklerini iletim. Ali Müfit GÜRTUN’a adaylığa tam razı olmamakla beraber CHP’yi desteklemeye karar vermiş. Şimdi DYP’yi ikna etmeye çalışıyor. Daha MHP ile görüşecek. TV kanalını satın almak için gücü yetmemiş. Gürtuna İstanbul TV için çok para istemiş. Esasında kendisi by istasyonu müteahhitlere bedava kurdurmuş. Adam be para etme ama çaresizlikten başka yapacak bir şey yok dedi. Kendi istasyonu ve gazetesini kurmak için yabancılar ile temasta. Dış finansman sağlayıp öyle faaliyete geçmeyi düşünüyor. Benden UYAK’ın kurulacak şirkete hissedar olmasını ve böylece BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDoğan’na karşı bir çeşit koruma sağlamayı istedi. Bende kendisine elimden geleni yapacağım dedim. Bana kendi hazırladığı “Türk Medyası” ile ilgili bir kitap verdi. İçinde her türlü ilişki ve rezaleti bulabilirsiniz dedi. Medya desteği olmadan ulusalcıların BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDoğan ve partisi ile başa çıkması mümkün değil. Bu nedenle T.Ö.’nün de desteklenmesi gerekir. Bende uyandırdığı intiba dürüst ve yılmayacak bir kişi. Bilgili bir görüntüsü var. Hiç değilse mesleğini iyi bildiği intibaı uyandı. 

…

 Bir taraftan da BAŞBAKAN RECEP TAYYIP ERDoğan ile 14 ocak günü yapacağımız toplantıya hazırlık yapıyorum. Bugün ayrıca ilginç bir gelişme oldu. Pazartesi günü Cumhuriyet gazetesi Kıbrıs konusunda DİB ile Genelkurmay Başkan’lığının uyum içinde olmadığına dair bir haber yayınlamıştı. Salı günü DİB ve Genelkurmay Başkanı bu haberi yalanladılar. “Herkes uyum içersinde çalışıyor” dediler. Dün ise Cumhuriyet gazetesi bu kez belgeler ile kendi haberinin doğru olduğunu ispat ediverdi. Belgeler Genelkurmay Başkanı’dan çalınmış veya sızdırılmıştı. Bugün kanaatimce herkes onunla uğraşıyor. Haberi yayınlayan Cumhuriyet gazetesi muhabiri Mustafa Balbay salı günü DİB ve Genelkurmay Başkanı bildirileri yayınlanmadan önce beni aradı. Bu haberini teyit ettirmek istiyordu. Bende kendisine haberine katılmadığımı, bazı yanlışlıklar olduğunu, başlangıçta çalışmaların uyumsuz başladığını ama şimdi herkesin uyum içersinde olduğunu söyledim. Bana inanmadı. Nitekim elindeki belge, 19 Ekim günü kaleme alınmış DİB belgesi hakkında Genelkurmay Başkanı’nın yaptığı ilk çalışma idi ve bu çalışma Genelkurmay Başkanı’na onu tahmin ettiği şekilde arz edilmedi. Karargâh içersinde diğer başkanlıkların görüşlerini almak üzere yazılmış olan bir yazının ek’i idi. Ortalık karıştı ve bence dış politikamız zarar gördü. Gereksiz bir çekişmeydi” 

………………………………..

Şeklinde ifadelerin yer aldığı anlaşılmıştır.

25.09.2008 günü Emniyet Müdürlüğüne yapılan ihbarda Ahmet Tuncay Özkan’a ait olduğu belirtilen Küçükçekmece İlçesi Halkalı Dereboyu Caddesi No:14 sayılı yerde bulunan depoda yapılan aramada;(1) adet üzerinde TAPA M 204 A2-KF-MKE-9 1-71 ibareleri bulunan el bombasına ait kapsülü bulunmayan maşa grubu, 3 adet ana patlayıcıları boşaltılmış savunma tipi el bombası gövdesi,  değişik çap ve marka 6136 sayılı Yasa kapsamında 64 adet   fişek ile bir adet 9 mm çaplı silaha ait tabanca şarjörü ve çok sayıda belge bulunmuştur. Dosyada mevcut ekspertiz raporuna göre ele geçen el bombası ve kapsüllerin,6136 sayılı Yasanın Ek  5. maddesi kapsamında bulunduğu bildirilmiştir. Şüpheli beyanlarında deponun kanaldaki arkadaşları tarafından kiralandığını, kimin kiraladığını bilmediğini,  Kanaltürk’ün taşınması sırasında kendi eşyalarının da bu depoya konulduğunu  beyan etmiş ise de, söz konusu adres ile ilgili ihbar içeriği  göz önüne  alındığında ,  ele geçen patlayıcılar ve mermilerin şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ a ait olduğu  kanaatine varılmıştır. 

Aynı depoda;

- İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü tarafından yürütülün farklı soruşturmalara ait evrakların Emniyette kalması gereken paraflı suretleri, 

-Mülkiye Başmüfettişi C. E. tarafından hazırlanmış 192 sayfadan oluşan ÇOK GİZLİ ibareli TEVDİ raporu fotokopileri,

- Koç Sistem ve çeşitli şirketler ile ilgili çok sayıda resmi belge sureti, 

-24 Eylül tarihli sayfada, “Tanju Güvendiren”, 27 Ekim tarihli sayfada, “16:00 İlhan Selçuk”, 2 Kasım tarihli sayfada, “Şener Eruygur’un koruması 0 505 452 96 47”, 3 Kasım tarihli sayfada, “yarın Şener Eruygur 18:00 doktor”, 4 Kasım tarihli  sayfada, “14:00 Şener Eruygur”, 10 Kasım tarihli sayfada, “İlhan Selçuk”, 11 Kasım tarihli sayfada, “Adil Serdar Saçan”, 23 Aralık tarihli sayfada, “14:30 Hurşit Tolon” ibarelerinin yazılı olduğu siyah renkli ece ajandası,

-4 Ocak tarihli sayfada, “Doğu Perinçek 251 99 10”, 5 Ocak tarihli sayfada, “Sinan Aygün 0 5330213 10 42”, 17 Ocak tarihli sayfada, “Yavuz IŞIKLAR, Ferit İlsever-Ulusal Kanal Yön. Kurulu Bşk. 0312 231 81 11-233 53 69, Doğu Perinçek 251 99 10”, 1 Şubat tarihli sayfada, “Tanju Komutan”, 3 Şubat tarihli sayfada, “Adil Serdar Saçan”, 6 Şubat tarihli sayfada, “Emekli Kıdemli Albay Selçuk BERK 0532 614 87 22 Salı günleri öğleden sonra Emekli Albay, Emekli Orgeneral, Oramiral Şener Eruygur, Selahattin ÇETİNER, Kemal GÖKÇE”, 10 Şubat tarihli sayfada, “Sinan-korgeneral Selahattin ÇETİNER Eski İçişleri Bakanı Tuğgeneral İsmail ARICI randevu istiyorlar”, 7 Mart tarihli sayfada, Emekli Askerler Toplantı, 8 Mart tarihli sayfada, Adil Serdar Saçan ve JİTEM’in hazırladığı raporun bir kısmı 10 Nisan tarihli sayfada, “17:30- Doçent Doktor Ümit Sayın”, 12-14 Nisan tarihli sayfalarda, “Ümit Sayın”, 17 Nisan tarihli sayfada, “Sinan Aygün, Ümit Sayın, Evrim Baykara”, 26 Nisan tarihli sayfada, “Adil Serdar Saçan”, 1 Mayıs tarihli sayfada, “Tanju Güvendiren”, 2 Mayıs tarihli sayfada, “Veli Küçük- 511 10 06/ 452 66 88”, 3-4 Mayıs tarihli sayfalarda, “Ümit Sayın”, 13 Mayıs tarihli sayfada, “19:00 Ankara Kavaklıdere Lions Kulübü Derneği Ödül Töreni (ATO Salonu)”, 26 Mayıs tarihli sayfada, “Hüseyin OĞUZ 0533 731 03 60, Tanju Güvendiren”, 10 Temmuz tarihli sayfada, “Erol Mütercimler-Haber Türk 0532 376 32 87”, 18-19 Temmuz tarihli sayfalarda, “Tanju Güvendiren, Sinan Aygün, Tanju-sizinle konuştuğu konu ile ilgili Salih sizi arayacakmış, Utku Gümrükçü”, 23 Ağustos tarihli sayfada Ayhan MİMAROĞLU 16:30, Mehmet Zekeriya Öztürk 0532 341 29 02, 27 Kasım tarihli sayfada, “Hurşit Tolon” ibarelerinin yazılı olduğu kahverengi renkli 28 sayısı ile numaralandırılmış ajanda, 

-28 Ocak tarihli sayfada, “Adil Serdar Saçan”, 8 Şubat tarihli sayfada, “Mustafa Balbay”, 21 Nisan tarihli sayfada, “Adil Serdar”, 19 Mayıs tarihli sayfada, “Doğu Perinçek-251 99 10”, 7 Haziran tarihli sayfada,“Adil Saçan, Tanju Güvendiren”, 14 Haziran tarihli sayfada, “14:00 Sinan Aygün”, 15 Haziran tarihli sayfada, “10:30-Hurşit Tolon, Emekli general Yusuf Ziya SATIR-0536 984 81 79”, 6 Temmuz tarihli sayfada, “15:45 Hurşit Tolon (Halit CINGILLIOĞLU)”, 11-12 Ağustos tarihli sayfalarda, “yarın akşam Hurşit Tolon resepsiyon, 20:00- Hurşit Tolon veda resepsiyonu (komutanlık konutu)”, 23 Ağustos tarihli sayfada, “Adil, Sinan Aygün-o gün meclis varmış Hava Kuvvetlerine beraber gidelim diyor”, 28 Eylül tarihli sayfada, “Adil”, 20 Ekim tarihli sayfada, “16:00- İlhan Selçuk”, 16 Kasım tarihli sayfada, “Adil Saçan”, 16 Aralık tarihli sayfada,“HAMDULLAH BEY Veli Küçük TEL BEKLİYORMUŞ 0533 643 96 65” ibarelerinin olduğu mavi renkli 9 sayısı ile numaralandırılmış ajanda,

-12-24 Ocak tarihli sayfalarda, “Tanju Güvendiren”, 28 Nisan tarihli sayfada, “Tanju Güvendiren”, 26 Mart tarihli sayfada, 17.00 “Nur SERTER, Şener Eruygur”, 30 Nisan tarihli sayfada, “Adil Serdar Saçan 0538 898 29 93”, 3 Mayıs tarihli sayfada, “Tanju Güvendiren”, 4 Mayıs tarihli sayfada, “Türkan SAYLAN”, 9-10 Mayıs tarihli sayfalarda, “yarın Lions toplantı 13:00 CKM”, 21 Mayıs tarihli sayfada, “Doğu Perinçek 251 79 14”, 22 Mayıs tarihli sayfada, “Doğu Perinçek, Adil Serdar Saçan 0538 898 29 93”, 15 Haziran tarihli sayfada, “Tanju Güvendiren”, 18 Haziran-3 Temmuz tarihli sayfalarda, “Hurşit Tolon 0533 633 82 55”, 6 Temmuz tarihli sayfada, “Ferit İlsever- Ulusal Kanal 0533 277 15 64 yarınki mitingle ilgili”, 9 Temmuz tarihli sayfada, “Doğu Perinçek”, 19 Temmuz tarihli sayfada, “Turan Çömez 0 505 777 10 01”, 23 Temmuz tarihli sayfada, “Nazan MOROĞLU 0 532 375 11 16, Gülseven YASER yarın akşam üstü gelmek istiyor”, 26 Temmuz tarihli sayfada, “Alaattin ŞEN-Haber-iş 0312 444 19 92 Turan Çömez CD’si istiyor”, 2 Ağustos tarihli sayfada, “Ferit İlsever 0 555 605 29 72, Tanju Güvendiren”, 28-29 Ağustos tarihli sayfalarda, “İlhan Selçuk 343 72 89”, 21 Eylül tarihli sayfada, “Cevahir Mekik-Lions Kulübü 221 37 35-557 05 54”, 4 Ekim tarihli sayfada, “Tanju Güvendiren”, 8 Ekim tarihli sayfada, “Şener Eruygur 0533 376 27 01”, 15 Ekim tarihli sayfada, “İLKER AĞIRCA-STRATEJİK GüvenLİK 0224 225 36 00 Veli Küçük’ÜN ŞİRKETİ-BİR PROGRAM HAKKINDA”, 24 Ekim tarihli sayfada, “Adil Serdar Saçan”, Ajandanın UÜV yazılı sayfasında, “yarın İlhan Selçuk, İbrahim YILDIZ öğ. sonra hatırlat, Şener Eruygur”, ibarelerinin yazılı olduğu lacivert renkli 2007 tarihli 31 sayısı ile numaralandırılmış ajanda,

-7 Ocak tarihli sayfada, “Doğu Perinçek 0312 435 29 99”, “Şenkal ATASAGUN”, 9 Ocak tarihli sayfada, “Önder GüvenÇ, Ali KALKANCI ile ilgili 284 85 70”, 24 Ocak-28 Şubat tarihli sayfalarda, “Ümit Oğuztan, Ümit Oğuztan 0532 276 22 08”, 4 Şubat tarihli sayfada, “Adnan Akfırat, Aydınlık”, 17- 25 Şubat tarihli sayfalarda, “Ergin Poyraz not bırakıldı 0256 775 20 96 Refahın gerçek yüzü adlı kitabın yazarı, 0256 775 20 96 Refah  ile ilgili kasetler ibaresinin”, 2 Mayıs tarihli sayfada, Yalçın ÇAKIR 256 81 00 Alaattin ÇAKICI’nın konuşmaları ile ilgili bant istiyormuş, Adnan Akfırat Aydınlık dergisi 272 44 39, 9 Mayıs tarihli sayfada, “Adnan Akfırat 212 10 66”, 15 Mayıs tarihli sayfada, “Şule Perinçek 212 10 66 Aydınlık Gazetesi”, 3 Haziran tarihli sayfada, “Adnan Akfırat Aydınlık Gaz. 272 44 39”, “Fadime ŞAHİN, Fadime ŞAHİN 3 kez aradı”, 23 Haziran tarihli sayfada, “Halil Güven Fadime ŞAHİN’in dayısı 362 36 58”, 24 Temmuz tarihli sayfada, “Ümit Oğuztan 224 53 24” ibarelerinin yazılı olduğu yeşil renkli 16 sayısı ile numaralandırılmış ajanda,

-33 sayısı ile numaralandırılmış kırmızı renkli klasörlerin  içeriğinde;Genel kurmay Başkanlığının  Hizmete Özel ve Gizli ibareli Genelkurmay Başkanlığı ile Milli Savunma Bakanlığı ve Milli Savunma Bakanlığının İnşaat Emlak Daire Başkanlığı yazışma evrakları,  

-A... Şirketinin karıştığı yolsuzluklar hakkında İçişleri Bakanlığı Mülkiye Müfettişi C.E. tarafından hazırlanan ÇOK GİZLİ ibareli 110 sayfalık TEVDİ RAPORU fotokopileri,

-06.08.2001 tarihli İçişleri Bakanlığı Mülkiye Müfettişi C. E.’nin İstanbul İl Emniyet Müdürlüğüne GİZLİ-ÇOK İVEDİ ibaresi ile A... isimli firmaya ait araçlarla ilgili araştırma yapılması talep yazısı ve polis görevlileri tarafından araçlarla ilgili düzenlemiş oldukları 98 sayfalık tutanak fotokopileri,

- 58 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf dosyanın içeriğinde;“AKP KADROLARI- AKRABA-TİCARET VE SİYASET İLİŞKİSİ başlığı altında, AKP iktidarının atamalardaki gerçek amacı kendilerini iktidara taşıyan bazı sermaye sahipleri ile yandaşları olan cemaat, vakıf ve eş dostlarına diyet borçlarını ödediği, kadrolaşmada liyakat ilkesi yerine kendi sözlerinden çıkmayan denileni yapan ve devlet tecrübesi olmayan kişileri tercih ettikleri, bu atamalarda kritik ve akçalı makamları tercih edilenler her nedense Recep ERDoğan’ın Belediye Başkanlığı döneminde görev yapan ve haklarında sayısız davalar olanlar ile  AKP’li bakan ve milletvekillerinin akraba-eş ve dostlarından oluştuğunu, AKP kadrolaşmasında siyaset ticaret eş-dost akraba atamalarına ilişkin bazı örnekler verildiği, Ömer Dinçer, Yalçın Akdoğan, Veysel Eroğlu, Erman Tunçer, Şenol Demiröz, M.Ahmet Dere, Mehmet Azmi Aksu, Yalçın Koçer, Metin Akdağcı, Abdullah Şener, Recai Berber, Süleyman Karaman, Abdurrahman Gündoğdu, Cahit Paksoy, İbrahim Şahin, İsmet Yılmaz, Hakkı Sütlüoğlu, Şükrü Kutlu, Muammer Türker, Celal Akbulut, Mehmet Ekinalan, Osman Yıldırım Coşkun, Erkan Topal, Cihanser Erel, Akif Feizoğlu, Orhan Fevzi Gümrükçüoğlu, İbrahim Atalay, Haluk Akşit, Hasan Ekiz, Mustafa Esen, Zeki Sayın, Can Okan Çağlar, Yusuf Ziya Göksu, Enver Salihoğlu, Mehmet Büyükekşi, Halit Uzunkaya, İbrahim Kapusuz,  Osman İlter, Şükrü Öztürk, Aziz Babacan, Nihat Pakdil, Güven Önder, Nesrin Yılmazcan, Şaban Şimşek, Mithat Dumanlı, Mehmet Songur, Cemal Öztaş, Hüseyin Avni Coş isimli şahıslar hakkında daha önceki çalıştığı yerler ve şimdiki atandığı yerler ile akraba ilişkilerinin belirtildiği 14 sayfalık evrak fotokopisi, 

-71 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf dosyanın içeriğinde;
1 ve 2. sayfalarda, “Değerli Komutanım aşağıdaki adlar Kanaltürk ile ilişkilerinde reklam vermekte nazlı davranan oysa başka mecralarda çokça para harcayan adlar” Ferit ŞAHENK, Erdoğan DEMİREN, Selçuk YAŞAR, Coşkun ULUSOY, Hüsnü ÖZYEĞİN, Güler SABANCI, “Komutanım birde pazarda mafya usulü para dağıtanlar var, bunlar bir telefonla bize piyasanın bakışını değiştirebilirler bunlarda, Osman USLU, Kaan BÜLBÜLOĞLU, Banun ERKIRAN, Banu Tekin, Jefi MEDİNA, Yavuz ÖZÇELİK, Şevki KIROĞLU, Mete SOĞUKSU, Yiğit ŞARDAN,  “bunlarla ilgili olarak mutlaka her biriyle bir dakikalık konuşma bile yeter” ibarelerinin olduğu doküman, 

- 64 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf kapaklı dosyanın içerisinde 1.sayfada M. Şener Eruygur Orgeneral Jandarma Genel Komutanı Ankara kartviziti,

-13 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf kapaklı dosya içerisinde “Çok Gizli “ ibaresi ile dönemin Mülkiye Başmüfettişi C.E. ile İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı Genel Sekreter Yardımcısı M.K. arasında yapılan konuşmaların çözümü” başlıklı dosya,

 - 6 Haziran 1994 tarih Saat 18:00 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 12 Sayfalık Milli Güvenlik Kurulu’nun Olağanüstü Toplantı Tutanağı fotokopileri,

-24 Eylül 1994 saat:10:00 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli Milli Güvenlik Kurulu’nun Olağanüstü Toplantı Tutanağı fotokopileri,

-25 Ekim 1993 tarih saat:09:00 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 25 sayfalık Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,
-GİZLİ ibareli MGK’nın 25 Şubat 1992 tarihli toplantısında Dışişleri Bakanlığınca özeti takdim edilecek “Dış olaylardaki gelişmeler ve değerlendirmeleri” ne ilişkin 28 sayfalık rapor fotokopileri,  

-38 sayısı ile numaralandırılmış mavi renkli dosyanın içerisinde;

Adil Serdar Saçan Organize Suçlar 0 532 355 34 05, 636 17 25, 635 00 00, 621 34 02. Apo’nun avukatları büro: 292 95 51, Av. Doğan ERBAŞ 0532 265 70 66, Av. Ahmet AVŞAR 0532 592 92 32, Doğu Perinçek  0312 435 29 99 İst. 251 99 10 cep: 0532 313 24 18 ev: 288 17 99. Güyen Kömürcü Akşam gaz. Ekon. muh. iş. 481 95 36, cep 0532 213 65 00. ev 219 38 35, Kürşat Yılmaz  532 484 75 78, Mustafa Balbay 0542 233 37 50, Nurseli İdiz 0532 251 11 98, 248 18 63, Vedat Yenerer 0532 245 79 89, Anne ev 0216 369 45 59 Vedat ev: 0212 227 04 33 ve bazı şahıslara ait televizyonlara ve kurumlara ait telefon numaralarının bulunduğu telefon rehberi fotokopisi ,

-22 sayısı ile numaralandırılmış poşetin  içerisinde;

29 Ağustos 1994 saat:10:00 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 7 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopisi, 

28 Temmuz 1994 saat:15 Harp Akademileri İstanbul Çok GİZLİ ibareli 3 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopisi, 

28 Aralık 1994 saat:09:30 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 27 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri, 

31 Ekim 1994 saat: 10:00 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 10 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopisi, 

30 Nisan 1994 saat: 09,30 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli, 8 adet Milli Güvenlik kurulu Toplantı Tutanağı fotokopisi,  

30 Mart 1994 saat: 09 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 9 adet Milli Güvenlik kurulu Toplantı Tutanağı fotokopisi, 

28 Mayıs 1994 Saat 15:00 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 10 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopisi, 

29 Haziran 1994 Saat. 09:30 Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 21 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopisi,  

1 Adet İçişleri Bakanlığı Emniyet Genel Müdürlüğü EYT 2-19 teröre karşı koruma tedbirleri yönetmeliği Ankara- 1991 kırmızı yazıyla orijinal GİZLİ ibareli kitapçık,

-102 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosya içerisinde;

24 Nisan 1995 saat: 09:30 yer Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 40 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

27 Aralık 1995 Saat 15:00 yer Çankaya C.B.lığı Köşkü ÇOK GİZLİ ibareli, 27 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

31 Ocak 1996 Saat:10.00 yer C.B.lığı köşkü Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 20 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

-MİT Müsteşarlığına ait, kırmızı olarak GİZLİ ibareli 30.Aralık.1992 tarihli.

SERVİS NOTU 

Kimden: Haydar BERK D.Bşk.v. 

Kime:Tuluy TANÇ, KAGY. 

Konu:MÇİY Sayın Büyükelçi Ünal ÜNSAL’ın ABD, İNGİLTERE ve FRANSA Büyük Elçileri ile Provite Comfort Harekatı Hakkında yaptığı görüşme.

Dağıtım:BÖZM, MÖZM, MİSY, MÇİY, MİDY, MYBS, OAGM, KAGM, OAKY, İADA, SPLD, Sayın Mithat BALKAN, Sayın Cengiz SANAY, Sayın Süha NOYAN. İbareli MÇİY Sayın Büyükelçi Ünal ÜNSAL’ın ABD, İNGİLTERE ve FRANSA Büyük Elçileri ile ayrı ayrı görüşerek T.B.M.Meclisinin ‘Provite Comfort II (PC-II)’ Harekatının 30 Haziran 1992 tarihine kadar uzatılmasına ilişkin 24 Aralık 1992 tarihli kararının resmen duyurulması ile ilgili görüşmelere ait 5 adet Özet Tutanak asılları,

-65 sayı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosya içerisinde;

Kişiye özel GİZLİ kaşeli 29 Nisan 1997 tarihli Orgeneral 2. Başkan Çevik BİR imzalı Batı Çalışma Grubu Rapor sistemi konulu 3 adet evrak fotokopileri,

Kişiye özel GİZLİ kaşeli 5 Mayıs 1997 tarihli Koramiral Kurmay Başkanı Aydan Erol imzalı Batı Çalışma Grubu bilgi ihtiyaçları konulu 2 adet evrak fotokopileri,

Kişiye özel GİZLİ kaşeli 16 Nisan 1997 tarihli Korgeneral Harekat Başkanı Çetin Doğan imzalı laiklik aleyhtarı faaliyetler konulu, askeri personel ve bağlı olduğu Komutanlıkların yazılı olduğu şema,

-97 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf dosyanın içerisinde;

31 Mayıs 1996 tarih Saat 15.00 Yer: C.Başkanlığı Köşkü ÇANKAYA. ÇOK GİZLİ ibareli, 19 adet MGK Toplantı Tutanaklarının olduğu görülmüş fotokopileri,
-45 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosyasının içerisinde;

1-14 arası sayılarla numaralandırılmış dokümanlarda; 1.Sayfada; “TÜRK SİLAHLI KUVVETLERİNDEKİ MEZHEPÇİ YAPILANMA”,

-108 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosyasının içerisinde;

 26 Ekim 1995 tarih saat 10:00 Yer Cumhurbaşkanlığı Köşkü Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli ı 21 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

24 Ağustos 1995 tarih saat 10:00 yer C.B.’lığı Köşkü. ÇOK GİZLİ ibareli 27 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

26 Temmuz 1995 tarih saat 14:00 yer Hrp.Ak.K.lığı AYAZAĞA İstanbul ÇOK GİZLİ ibareli 19 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

23 Haziran 1995 tarih, saat 15:30, yer MGK Genel Sekreterliği. ÇOK GİZLİ ibareli 18 ADET Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

20 MAYIS 1995 tarih, saat 15:00, yer Çankaya ÇOK GİZLİ ibareli 24 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

26 Şubat 1996 tarih, saat 10:00, yer C.B. lığı Köşkü. ÇOK GİZLİ ibareli 20 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri, 
99 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosyasının içerisinde;

28 Eylül 1995 tarih, saat 10:00, yer C.B.lığı Köşkü. ÇOK GİZLİ ibareli 25 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri, 
-98 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosyasının içerisinde;

14 Nisan 1995 tarih, saat 16:00, Yer Çankaya. ÇOK GİZLİ ibareli, 25 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

24 Mart 1995 tarih, saat 15:00, yer Çankaya.  ÇOK GİZLİ ibareli. 35 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

30 Kasım 1994 tarih, saat 09:30, yer Çankaya. ÇOK GİZLİ ibareli 26 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri ,
-109 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosyasının içerisinde;

11 Haziran 1995 tarih,  saat 17:30, yer Çankaya. ÇOK GİZLİ ibareli. 16 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

25 Ocak 1995 tarih, saat 09:30, yer Çankaya. ÇOK GİZLİ ibareli.  27 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

 26 Nisan 1996 tarih, saat 16:30, Yer C.B.lığı Köşkü- Çankaya. ÇOK GİZLİ ibareli. 15 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri, 
-101 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf klasör dosyasının içerisinde;

26 Kasım 1993, saat 14:00, yer Çankaya. ÇOK GİZLİ ibareli 7 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

21 Şubat 1994, saat 14:15, yer Çankaya, ÇOK GİZLİ ibareli 6 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

26 Ocak 1994, saat 09:30, yer Çankaya, ÇOK GİZLİ ibareli. 6 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri ,

30 Kasım 1995, saat 10:00, yer Çankaya C.B.lığı Köşkü, ÇOK GİZLİ ibareli. 17 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

25 Şubat 1995, saat 09:45, yer Çankaya, ÇOK GİZLİ ibareli. 26 adet Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

22 Mart 1996, saat 15:00, yer Çankaya, ÇOK GİZLİ ibareli. 31 sayfa Milli Güvenlik Kurulu Toplantı Tutanağı fotokopileri,

25 Temmuz 1995 tarihli, sol üst köşesinde FIL8509.E13   İAGY-IV ibaresi bulunan, Sayın Cumhurbaşkanım ile başlayan, GİZLİ İbareli, M.G.K. Takdimi adlı toplam 12 sayfadan oluşan ve 10 Kasım 1992 SALI GÜNÜ SAAT 18:00- 19:00 ARASI KONUT’ta Sayın Ahmet TÜRK VE ARKADAŞLARINI KABULDE YAPILAN KONUŞMALARIN ÖZETİ” başlıklı “ÇOK GİZLİ” ibareli toplam 6 sayfadan oluşan belge, dönemin Başbakanı Süleyman DEMİREL’in HEP Genel Başkanı Ahmet TÜRK ve diğer Milletvekilleri Mahmut UYANIK, Mehmet Emin SEVER, Zübeyir AYDAR, Orhan Doğan, Mehmet SİNCAR,  Selim  SADAK  ile  10 kasım 1992 salı günü saat 18:00- 19:00 saatleri arasında PKK’nın o dönemdeki faaliyetleri ile ilgili yapılan konuşmalar, “BAŞBAKAN SÜLEYMAN DEMİREL’in 20 Eylül 1992 pazar günü saat 11:30- 13:00 arasında, TBMM Meclis Başkanı Hüsamettin CİNDORUK ile yaptığı görüşmenin tepe noktaları” başlıklı “ÇOK GİZLİ VE KİŞİYE ÖZEL” ibareli toplam 2 sayfadan oluşan belgede, 20 eylül 1992 pazar günü, 11:30- 13:00 saatleri arasında dönemin PKK olayları ile ilgili yapmış oldukları maddelendirilmiş konuşma metinleri,

21 Temmuz 1995 tarihli “ÇOK GİZLİ” ibareli “TÜRKİYENİN KIBRIS POLİTİKASIYLA İLGİLİ ÇALIŞMALAR, DIŞİŞLERİ BAKANLIĞI TAKDİMİ” başlıklı toplam 26 maddeden oluşan yazı, 

66 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosya içerisinde;

 “Değerli Komutanım” başlığıyla başlayan yazının içeriğinde Kanaltürk Televizyonuna reklam vermek vermeyen şirketlerin Ferit ŞAHENK (Doğuş Grubu)- Erdoğan DEMİRÖREN (Demirören)-Selçuk YAŞAR (Yaşar Holding)-Coşkun ULUSOY (Oyak)-Hüsnü ÖZYEĞİN (Finansbank)- Güler SABANCI (Sabancı Holding) şeklinde alt alta sıralandığı,“Komutanım bir de pazarda mafya usulü para dağıtanlar var… Bunlar  bir telefonla bize piyasının bakışını değiştirebilirler. Bunlar da:” başlığı altında Osman USLU (All Medya)- Kağan BÜLBÜLOĞLU (Lotus)-Banun ERKIRAN (Mediacom)- Banu Tekin (Mediaedge)- Oğuz YAVUZ (Omd)- Jeffi MEDİNA (Medina/Turgul DDB)- Yavuz ÖZÇELİK (Universal Mccann)- Şefki KIROĞLU (Medye Hizmetleri)- Mete SOĞUKSU (Zenith Medya)- Yiğit ŞARDAN (Zenit Medya) şirket ve sahipleri ve “Bunlarla ilgili olarak mutlaka her biri ile bir dakikalık konuşma bile yeter” ibarelerinin yazılı olduğu bilgisayar çıktısı, 

-32 sayısı ile numaralandırılmış mavi kapaklı dosyanın içerisinde;

9 Ekim 1998 tarihli ÇOK GİZLİ ibareli Dış Politik Gelişmeler Toplantısı başlığı altında konuşma metinleri, 
-18 sayı ile numaralandırılmış üzerinde Susurluk Raporu yazılı mavi renkli dosyanın içerisinde;

“1’den başlayarak 119’a kadar numaralandırılmış Başbakanlık Makamına bilgi sunmak ve önerilerde bulunmak üzere TC. Başbakanlık Teftiş Kurulu Başkanlığınca orijinal kırmızı mühürlü olarak hazırlanan rapor,

-19 sayıyla numaralandırılmış üzerinde Susurluk Raporu (Ekler dosyası) yazılı mavi renkli dosyanın içerisinde;

Başbakanlık Teftiş Kurulu tarafından 13.08.1997 tarihinde Başbakanlık Makamına hitaben Kutlu SAVAŞ Teftiş Kurulu Başkan V. imzalı, Başbakan Mesut Yılmaz ‘ın aynı tarihli imzalı OLUR’ u alınmış, Başbakanlık Teftiş Kurulu KIRMIZI ORİJİNAL MÜHÜRLÜ, mavi renkli üzerinde Susurluk raporu (ekler dosyası) yazılı dosya,

- 29 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf dosyanın içerisinde;

Genelkurmay Başkanlığına ait EK-1 olarak sınıflandırılmış 55 maddeden oluşan ve ÇOK GİZLİ ibareli Türkiye ile ABD arasında gerçekleşen askeri, siyasi, politik anlaşmalardan oluşan şema şeklinde 5 kopyanın 5. kopyası ibareli evrak fotokopisi,

EK-2 olarak sınıflandırılmış ÇOK GİZLİ ibareli, (TÜRK-AMERİKAN) VE AMERİKAN TESİS VE PERSONELİNİN TÜRKİYE DE KURULUŞ VE YAYILIŞI, MİLLİ BÜTÇEDEN GİDERLER başlığı altında şema şeklinde 5 kopyanın 5. kopyası ibareli evrak fotokopisi,  

-33 sayısı ile numaralandırılmış mavi kapaklı dosyanın içerisinde;

03 Ekim 2000 tarihli 1. Sınıf Emniyet Müdürü Ramazan ER imzalı Ankara DGM C. Başsavcılığına hitaben yazılan ÇOK GİZLİ ibareli yazının içeriğinde, Fethullah Gülen Grubu ve Işık Evlerinin yurt içinde ve yurt dışında yapılanması, kuruluşu, amacı, stratejisi ve niteliği konularında bilgi talep yazısı ve söz konusu grup hakkında yapılan çalışmaların özetlendiği 7 sayfadan oluşan evrak fotokopileri,  

-10 sayısı ile numaralandırılmış mavi kapaklı dosyanın içerisinde; 

9 Ekim 1998 tarihli ÇOK GİZLİ ibareli Dış Politik Gelişmeler Toplantısı başlığı altında gerçekleşen toplantının konuşma metinleri,  

1 Adet şeffaf föy dosyanın içerisinde;

30.10.2001 tarihli Hasan ÖZDEMİR Vali İstanbul Emniyet Müdürü imzalı Adil Serdar Saçan 3. Sınıf Emniyet Müdürü Organize Suçlar Şube Müdürü’ne hitaben yazılan 15.11.2001 tarihinde yürürlüğe girecek olan “İstanbul Emniyet Müdürlüğü birimlerinde iletişimin dinlenmesi ve izlenmesine dair görev talimatı” yazısı, Organize Suçlar Şube Müdürü Dr. Adil Serdar Saçan’nın İstanbul DGM Cumhuriyet Başsavcılığına hitaben ÇOK GİZLİ ve Kişiye Özel ibaresi ile yazdığı ve takip tarassut ile alakalı el ile yazılmış talimat fotokopisi olduğu görülmüş, fotokopileri, 

-13 sayısı ile numaralandırılmış mavi renkli kitabın içerisinde;

Kapağında, ‘Türkiye Cumhuriyeti Hükümeti ile Amerika Birleşik Devletleri Hükümeti Arasında Yapılmış Bulunan Gizli ve Daha Aşağı Derecede İkili Anlaşmalar. GİZLİ’ ibaresi bulunan 532 sayfadan oluşan kitap,

- 40 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosyanın içerisinde;

22.02.2005 tarihli ÇOK GİZLİ ve KİŞİYE ÖZEL Maliye Teftiş Kurulu Başkanı Mehmet TUNCER imzalı, Maliye Bakanı Kemal UNAKITAN’a hitaben yazılan evrak fotokopileri, 

-56 sayısı ile numaralandırılmış şeffaf föy dosyanın içerisinde; 

7-11 arasındaki sayfalarda, Genelkurmay Başkanlığına ait GİZLİ ibareli ÇEKİÇ GÜCÜN GÖREV SÜRESİNİN DEĞERLENDİRİLMESİ başlıklı yazılar, 

-3 sayısı ile numaralandırılmış sarı zarfın içerisinde;

Sivil ve Askeri kurumlara ait ÇOK GİZLİ ibareli istihbari bilgi notlarının ve gazete arşivi niteliğindeki pek çok dokümanın ele geçirildiği anlaşılmıştır.

25.09.2008 tarihinde şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’a ait Küçükçekmece İlçesi Halkalı Dereboyu Caddesi No:14 sayılı yerde bulunan depoda  yapılan aramada ele geçen CD’lerden bir kısmının incelemesi yapılabilmiştir.

İncelenen CD’lerden 1691 numaralı CD içerisinde bulunan Yazışma-III isimli klasör içerisinde yer alan “Ethem Sancak-2 “ ,”Sayın İlgili” , ” Mehmet Zeki POLAT” ve         “ÜSİAD-Kemal Özden “ isimli  MSWord belgelerinin içerisindeERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ yöneticilerinden ilgili kişiye gönderilen,   örgüte rapor edilen kişi veya konu ile ilgili yapılan çalışmalar konusunda değerlendirme mahiyetindeki  mesaj metinleri olduğu, aynı CD içerisinde klasörler halinde şüpheli Tuncay Güney’den ele geçen örgütsel dokümanların bulunduğu  anlaşılmış, bu belgelerin 2001 yılında bir başka suç nedeniyle yakalanan Tuncay Güney ve Ümit Oğuztan’dan ele geçirilen ERGENEKON terör örgütüne ait dokümanlardan oldukları,  şüphelilerden Adil Serdar Saçan tarafından şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’a verildiği, bu şüpheli tarafından muhafaza edildiği kanaatine varılmıştır.

23.09.2008 tarihinde şüphelinin Beşiktaş’ta bulunan evinde yapılan aramada değişik çap ve marka şüphelinin kendi adına taşıma ruhsatlı 4 adet tabanca, bu tabancalara ait şarjör ve mermiler, bir adet güvenlik kuvvetlerinin sanıkları bir yerden diğer bir yere nakilleri sırasında kullanılan metal kelepçe ve bu kelepçeye ait 4 adet anahtar, bir kısım dokümanlar ve bilgisayarlar ele geçirilmiştir. 

BİZ TV de yapılan aramada 19 sayfadan ibaret -GİZLİ- ibareli ve Dr. Adil serdar Saçan imzalı -Çok Gizli- ibaresi ile biten mavi mavi plastik dosya içerisinde “Fethullah Gülen” gurubu ile ilgili yazıların, konu ile ilgili gizli ve çok gizli ibareli savcılık yazışmalarının, Veli Küçük liderliğindeki yapılanmanın araştırılması için ile ilgili proje çalışma gurubu izin talep yazısı, Adil Serdar Saçan’ın Müdüriyet makamına yazdığı Fethullah Gülen ile ilişkisinin bulunmadığı anlattığı dilekçenin bulunduğu tespit edilmiştir.

Aynı aramada ele geçen üzerinde Ankara Barosu ibaresi bulunan Emniyette 1 den 45’e kadar numaralandırılmış mavi kaplı not defterinin “17. sayfasından başlayan “Sanık Güler Kömürcü” başlıklı yazılarda Ergenekon iddianamesinin 1029 ve 1031. sayfalarından alıntılar yapıldığı, Atilla Uğur ve Levent Ersöz ile yapılan görüşme”  ibarelerinin bulunduğu, şüphelinin tanımadığını beyan ettiği Atilla Uğur ve Levent Ersöz ile ilgili görüşmesinin kaydının tutulduğu anlaşılmıştır.  

01.07.2008 günü Ankara ilinde bulunan ADD Genel Merkezinde yapılan aramalarda ele geçirilen CD’lerden birisi içersinde, diğer verilerin yanı sıra, “16 Aralık 2003 Tarihinde Tuncay Özkan ile yapılan görüşme metni” başlıklı 24 sayfalık GİZLİ ibareli yazı metninin olduğu, içeriğinde ise şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile  “BAŞKAN” diye belirtilen kişi arasındaki konuşmanın çözümünün olduğu, söz konusu CD içersindeki diğer verilerden kendisinin görüşme yaptığı  ve “BAŞKAN” olarak nitelendirilen kişinin dönemin Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Daire Başkanı Tuğgeneral Levent Ersöz olduğu anlaşılmaktadır.

Söz konusu görüşmede önce karşılıklı hal hatır sorulduğu, devamında Başkanın “Kaleler birer düşüyor zaten” dediği, kendisinin de “Çok düştü. Mevzi de kalmadı. Sıkıntı büyüyor. Yerel seçimlere kadar anladığım kadarıyla kendilerine muhalif unsur bırakmayacaklar” dediği, devamında “Çok süratli oldu. Olaya müdahale zemini kalmadı.” dediği,

Görüşmede kendisinin Mehmet Emin KARAMehmet’ten bahsettikten sonra “Yerel seçimler öncesinde çok önemli, ondan sonra YAPILANMADA ZATEN SİYASET KENDİNE GELECEK. CHP’de solcular, Deniz BAYKAL muhalifleri zaten hazırlanıyorlar. Yerel seçimlerde ANAP, Doğru Yol ve diğerleri alet olabilir mi artık birbirlerine? AKP KENDİ İÇERSİNDE 3’E 4’E BÖLÜNMEK ZORUNDA ERKAN MUMCU’YU BAŞESKİOĞLU’NU BİRAZ KÖRÜKLEMEK LAZIM. Ben 8-9 ay önce Erkan ile bir görüşme yaptım. Dedim ki Erkan sen çok seviliyorsun, destekleniyorsun, biz seninle çok paslaşacağız. Ben geldim burada enerji bakanını tehdit ettim. Dedim, sayın bakan bu YÖK yasası falan filan böyle yapıyorsunuz. Bunların altından kalkabilecek misiniz? Ben bunları yayın yapacağım. Bunları göğüsleyebilecek misiniz? Söyle Tayyip’e bunları çeksin. Adam bana geri döndü. Gece ben notunuzu ilettim dedi. Ertesi günü çekti adam, sonra 29 Ekim resepsiyonunda, bak görüyorsunuz değil mi dediklerinizi yapıyoruz dedi. Bunlar beni TSK'nın temsilcisi gibi görüyorlar. Öyle gördükleri için de adam TSK bir darbe ile gelip benim kafamı uçuracak diye korkuyor, onu öyle görüyor. Onun algısı öyle” 


 Yine “BAŞKAN” olarak belirtilen kişi ile yaptığı görüşmenin devamında, Ali Müfit GÜRTUNA’nın İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı olması için girişimlerde bulunduğu ve o dönemdeki yerel seçimlerde siyasi partileri yönlendirmek için çalışmalar yaptığı,

Görüşmenin devamında; Ali Müfit GÜRTUNA’nın bir televizyonu olduğundan bahsettiği, bu televizyonu yolsuzluklardan elde ettiğini ve televizyonun bir işe yaramadığını, KARAMehmet’le yaşadığınız sorunlardan dolayı Ali Müfit GÜRTUNA’nın televizyonunu almaya çalıştığını, Bedrettin DALAN ile Ali Müfit GÜRTUNA’yı görüştürdüğünü, Ali Müfit GÜRTUNA’nın seçimlerde merkez sağda ortak anayol kurulmasını talep ettiğini, bu konuda MHP, ANAP ve DYP ile görüşmeler yaptığını söylediği,  

Görüşmenin devamında; “Ali Müfit’i sıkıştırmak gerekiyor. Yine ben sizden yardım isteyeceğim. Çünkü hem talebimi karşılama noktasında merkez sağda ortak aday konusunda gereken şeyi sağlıyor. Mehmet AĞAR tamam dedi. Mesut Yılmaz tamam dedi. Böyle bir ortak zemin yaratıyor öbür taraftan da.” dediği, Başkan’ın da “Herhangi bir partiye gitme durumu var mı” dediği, kendisinin de “Yok şuanda ortak aday olmak için uğraşıyor. DYP’den ortak aday olabilir. Şimdi ben kendisine diyorum ki, ben kendisiyle yüz yüze konuşmadım daha korkmasın diye. Çünkü bu Recep Tayip nedeniyle bundan korkuyorlar da. Dalan’ı konuşturdum, Bedrettin Beyi konuşturdum. Siz de Bedrettin Beyle konuşup bilgi alabilirsiniz. Bedrettin DALAN’a dedim ki git bununla bir konuş, böyle bir şeye bizim ihtiyacımız var. Burada bir ulusal duruşu oraya taşımalıyız.” dediği, 

Görüşmenin devamında; Cüneyt ZAPSU’nun İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı yapılması konusunda çalışmalar olduğu, kendisinin de Cüneyt ZAPSU hakkında çalışması olduğu ve İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı olmasına karşı çıktığı şeklinde konuşma yaptığı, 

 Söz konusu görüşmenin devamında kendisinin Mehmet Emin KARAMehmet’ten bahsettiği ve Mehmet Emin KARAMehmet’in zora düştüğünde en büyük desteği Silahlı Kuvvetlerden gördüğünü, bunun üç nedeni olduğunu, birincisinin; ulusal bir sermayeyi temsil etmesi, ikincisinin kendisinin içinde bulunması ve yakınlığı, üçüncüsü de Mehmet Emin KARAMehmet’in ulusalcı söylemi olduğunu belirttiği, devamında KARAMehmet’in Ankara’da yaptığı görüşmelerden sonra kendisine  karşı yaklaşımının farklı olduğunu, bir süre sonra Cüneyt abi diye hitap ettiği kişiyle yaptığı programı kaldırdığından bahsettiği,

 Görüşmenin devamında; Mehmet Emin KARAMehmet’le yaşadığı sıkıntıları anlatmaya devam ettiği, KARAMehmet’in kendisini işten çıkarmaya çalıştığını, bu çerçevede öncelikle yanında çalışan bazı kişilerin işten çıkartılması gerektiğini, maaşların yüzde elli indirileceğini söylediğini, kendisinin de kabul ettiği hatta parasız çalışmayı bile teklif ettiğini, özellikle istifa etmemek için direndiğini anlattığı ve “Orası benim için çok önemli bir karar. Biz orada çok şey yaptık. Bundan sonra da çok şey yapma imkânımız var. Herhangi bir şekilde sizlerin karşısına çıkarıp koyabileceğim tarihsel bir belge olmasını istedim. Çünkü kendisi bugüne kadar buraya gelmesini Türk Silahlı Kuvvetlerine ve bana borçludur. Bugün yaptığı şey zannediyorum ki Tayip… siz olayın gerçek nedenini biliyor musunuz? Tayyip’in onu sıkıştırma şeyini. BDDK ile 5,5 Milyon dolarlık bir kredi görüşmesi var.” dediği,

Adil Serdar Saçan’ın deposuna yönelik yapılan baskın konusundan bahsettiği, Adil Serdar Saçan’a ait dosyalarının ve belgelerinin alındığını söylediği,

Bu görüşme içeriğinden şüphelinin siyaset dünyasına yön vermek için ciddi ve planlı bir çalışma içerisinde bulunduğu, bu konuda aralarında örgüt bağlantısı bulunan Silahlı Kuvvetler Mensubu kişilerle yakın ilişki içerisinde bulunduğu, onların görüşlerine başvurduğu, yardım istediği sonucuna ulaşılmıştır. Şüpheli bu görüşmenin kendisine ait olmadığını beyan etmiş ise de, tespit edilen eylem ve faaliyetleri, iletişim tespit tutanakları ile sabit olan muhalefet partisinin yönetimine gelme gayretleri, parti kurma çalışmaları içerisinde yer alması, görüşme içeriğindeki beyanların şüphelinin diğer beyanları ile paralel olması, BİZ TV de yapılan aramada ele geçen Ankara Barosu ibareli mavi kaplı not defterinin 17. sayfasındaki  “Atilla Uğur, Levent Ersöz görüşmesi “ şeklindeki kayıt, ele geçen  belgenin hazırlanış ve yazım şekli, sayfaların üzerinde solda yer alan “GİZLİ” ibaresi ve sayfanın üst ortasında yer alan “GİZLİ” kaşesinden söz konusu dokümanın bu tür dokümanları aynı formatta sürekli hazırlayan Devlet birimleri (mevcut belgede Jandarma) tarafından hazırlanmış olduğu hususları  göz önüne alındığında, bu belgenin  Ahmet Tuncay Özkan ile Levent Ersöz arasında gerçekleşen bir görüşmenin detaylı dökümü olduğu, Ahmet Tuncay Özkan’ ın Levent Ersöz’ ü ziyareti sırasında görüşme içeriğinin bir şekilde kayıt altına alınarak  Jandarma  görevlilerince belge haline getirildiği, 

Şüpheli savunmalarında böyle bir görüşmenin gerçekleşmediğini, beyanların kendisine  ait olmadığını iddia etmiş ise de; 

Metnin 14. sayfasında  babasının ve eşinin ne iş yaptığı , bir kızı olduğu, babasının ölüm yaşı ve sebebi, memleketi , sevdiği yemek gibi detayların ifade edilmiş olması  göz önüne alındığında şüphelinin söz konusu görüşmeye katıldığı, beyanların kendisine ait olduğu  anlaşılmaktadır. 

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:6048’de kayıtlı 12.03.2008 günü Ali …. ve Şener Eruygur un yaptığı görüşmede; Ali’nin, Ramada Otelinin en üst katında yapılan bir toplantıdan bahsettiği ve “geçen sefer gelenlerin hepsi geldi, … Ziraat odasını temsilen yardımcısı geldi… başkanlar düzeyinde kimse yoktu, Mümtaz hocadan başka” diyerek toplantıya katılanlardan bahsettiği, Tuncay Özkan’ın da toplantıya katıldığını söylediği,  ayrıca  “….sanatçılarla ilgili olarak şey yapalım” şeklinde bir karar alındığını anlattığı ve “… Mümtaz hoca daha ziyade şeyi söyliyor işte tek liste ..kalır öne sürüyor şeyse daha radikal şey gitmenin daha zaman iyi kullanmanın gereğini söyliyor uzun bir zamanımız yok diye bu yerel seçimlerde alırlarsa artık bundan sonra hiçbir şey yapamayız bütün elimiz kolumuz bağlanır diyor o bakımdan öncelikle CHP  nin mutlaka 50 kişi mesala diyor elli kişiyle CHP ye bir kadro teklifiyle gidilir ….” “kabaca söylenen şey, en kısa zamanda CHP nin kapısı çalınacak, …..CHP nin programı şeydeymiş nisanın ilk haftasındaymış bunların toplantıları o zamana kadar diyor mutlaka bir siyasal dönüşüm programı  hazırlanıp  veya en azından çerçevesinin belirlenip sivil toplum kuruluşlarıyla paylaşılarak bir birliktelik,…” dediği görüşme sorulduğunda, kendisinin bu şekilde bir toplantıda bulunmadığını beyan ettiği,

Tape No:6340’da kayıtlı 22.05.2008 günü Hurşit Tolon ile yaptığı görüşmede; Tolon’un ÇÖLAŞAN ile konuştuğunu, SKYTÜRK’te çıkacağı programdan bahsederek “Şimdi birisi Yüzde elli iştirak etti size Pazar günkü Programında” “Eğer doğrudan onu muhattap alırda..” dediği, kendisinin “Asla Paşam asla” “Yüzde yüz haklıyım” “Ama yüzde yüz kararlıyım ne CHP ile neden bizim cenahtan bir tek kişi ile kavga etmeyeceğim Paşam” dediği, Tolon’un “…şimdi ben arkadaşlarıma duyuracağım Hanımefendilere çünkü bizim bitişik kulvarlardaki insanlara ihtiyacımız var” dediği, kendisinin “Paşam tabiki ben dün İlhan abiyide ziyaret ettim onada anlattım” “Benim kavgamın kiminle olduğu belli” “Eğer ben bu kavgadan dönersem eğer ben satış işlemini maddi bir menfaat veya başka birşey için yaparsam” dediği, Tolon un “…. biz yanındaki yerde yürümeye devam ediyoruz” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında,  Kanaltürk’ün satılması sebebiyle kendisini eleştirenlerle ilgili bir konuşma olduğunu, Hurşit Tolon’un yanınızdaki yerde yürümekten neyi kastettiğini bilmediğini beyan ettiği,

Tape No.7441’de kayıtlı 21.01.2008 günü Tanju Güvendiren ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Emredin efendim” dediği, Tanju Güvendiren’in “Bu Moğoltay görevdeyken bir kurula başkanlık yapıyordu bunun başkan vekilini şuandakini tanıyor muyuz.” dediği, kendisinin “evet” dediği, Tanju nun da “iyimi” diye sorduğu, kendisinin de onayladığı,

Tape No:7442’de kayıtlı 24.01.2008 günü Hüseyin Nazlıkul ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Şu MHP  li .. şerefsizleri yaptığını  gördün demi” dediği, Hüseyin Nazlıkul’un “Aynen o ben sana ilk gün demedim mi MHP nin bilginin olduğunu ... söylüyo” “Yani onlar her zaman diğerlerinden daha tehlikeli yok işi ULUSALCI deyip beni  ikna etmeye çalışıyor” “Çünkü adamların kanında o diğer taraftaki bağnazlık var..” dediği  görüşmeyi hatırlayamadığını, Hüseyin Nazlıkul’un tıp doktoru ve  ağrı tedavisinde uzman olduğunu, kendisini tedavi ettiğini, Hüseyin Nazlıkul’un  ayrıca  yardımlarda da bulunduğunu beyan ettiği, 

Tape No.7452’de kayıtlı 05.02.2008 günü Demet G.Elif YILDIZ ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Şimdi senden  arkadaşlarla bunu konuşmanı istiyoruz eğer onaylarsan Ankarada bu akşam o toplantı olacak EYLEM BİRLİKTELİĞİ SAĞLANMIŞ OLACAK diyoruz ki bir cumhuriyet mitinglerinin laik cumhuriyet mitingi olarak yeniden başlatıyoruz Ankara’da cumartesi günü hep  beraber bütün Türkiye’yi çağırıyoruz toplantı miting düzenliyoruz yarımda yarımdan  işte 2 ye kadar miting devam ediyor  2 de mitingten ayrılan bir kol şeye yürümeye başlıyor meclise tamam mı” “… biz bugün akşamdan itibaren televizyondan Cumhuriyet mitingleri yeniden başlıyor çağırıyoruz diye çağrımıza başlatıyoruz” “…. Sıhhıye veya Kurtuluş istiyoruz Meclise yürüme mesafemiz daha kısa” “Ne alakası varya anlasana telefonda konuşuyorum  be kadın be öff be dün senle ne konuştuysak o diyorum anlamadın mı” dediği, Demet G. nun “Saat 12 de bir Sıhhiye’de Kurtuluşta  toplanma miting ordan sonra bütün herkes Meclise mi yürüyor” dediği, kendisinin “ (Sesini yükseltiyor, bağırarak ) ULAN NE DIYE BÖYLE KONUŞUYORSUN  DIYORUM SANA YA HAYIR BIR KOL YÜRÜYOR YA” “ÖFF BE EVET HERKES YÜRÜYOR ÇOK TA ŞEY YAPTIK STRATEJIK OLARAK TAKTIK OLARAK ÇOK ÖNEMLI BIRŞEY YAPTIK ŞIMDI  BIZ SENLE TELEFONDA TEBRIK EDIYORUM IKIMIZIDE, DÜN BANA NE DEDIN SEN AYNISI DIYORUM YA ANLASANA BENI ..” “…SENIN  BANA SÖYLEDIKLERINI BURDAKILERE KABUL ETTIRDIM  ONLAR BUNU KABUL ETTILER SIZDE İZMIR DE KABUL ETTIRIN DIYORUM DEMET” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında,  Demet G.’nin  İzmirde bir sivil toplum örgütünün yöneticisi olduğunu, Sıhhiye meydanında yapılan miting sonrasında meclise yürümek için Ankara Emniyet Müdürlüğünden izin istediklerini, ancak gerekli iznin verilmediğini,  görüşmenin bununla ilgili olduğunu beyan ettiği, 

 Tape No:7458’de kayıtlı 20.02.2008 günü Umut… ile yaptığı görüşmede; (Sulfiye Özkan  Ankara adresinden görüşüldüğü anlaşılmaktadır) Umut…’un “… şu davayı niye açmıyon da hala bak herifler ona inanmışlar” “İmam ona inanmış bugün ...” dediği, kendisinin “Ya si….. imamını mimamını” dediği, Umut’un “Evet öyle Zaman gazetesinin tuzağına düştün” dediği, kendisinin “bişey olmaz si…. git şurdan be öff alla  bide sana mı hesap vericem dal y...k,  Allah Allah s...rim bütün imamları götürmesinler len camiye gider yıkarlar cem evinde” dediği, Umut’un “Bu seferberlik … Cumhuriyet Seferberliği ayağı ne iş la o Mümtaz Uluç Gürkan topluyor Türkiyem topluluğu birleşiyor” “Ulusal Uyanış topluluğu Ankara’da birleşiyor” dediği, kendisinin “Yapsınlar yapsınlar iyi olur iyi olur yapsınlar” dediği, Umut’un “ADD panele çağırılıcak şeyler diye isimler diye yazmış falan filan” “Mustafa Balbay şeylere genelge yayınlamış tüm şubelerin çağıracağı isimler diye” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında,   Umut’ un  kardeşi Umut Özkan olduğunu, Ümraniye de bir cami imamı, çalışan kadın aldatır şeklinde beyanlarına karşı kendisinin eleştirileri üzerine  bir imam-sen şubesinin hakkında davacı olduğunu, görüşmenin bununla ilgili olduğunu beyan ettiği, 

Tape no:7462’de kayıtlı 22.02.2008 günü Utku Gümrükçü ile yaptığı görüşmede; kendisinin “.. Utku beycim ne oldu binanızı tuttunuz mu ya” diye sorduğu, Utku’nun da tutamadıklarını anlattığı, kendisinin “…bak bu gençlik örgütlenmesinde sorun var İstanbulda mistanbulda üniversitelerde bi bok olmuyor” “… Türkiye deki gençlik örgütlenmesini senin eline bıraktık” dediği, Utku’nun “Tamam bu hafta sana iki üç üniversite ayarlıcam söz” “Önderle hareket et demişsin” “Burdaki amaç kavga büyüsün mü” “…Önderle hareket etmesindeki amaç Cumhurbaşkanımızla genel sekreterimiz arası açılsın diye mi” dediği, kendisinin “Kavga büyüsün büyüsün ikisi  çünkü o il  başkanından bi si...m olmaz o il başkanı eğitimsiz cahil hayvanın teki …çünkü bundan sonra her değişim kendisinin daha  güçlü  geleceğiniz değişim olcak” dediği görüşme ile ilgili olarak, Biz Kaç Kişiyiz isimli oluşumda görev alan Utku ile dernek içerisinde yaşanan olaylarla ilgili yaptığı görüşme olduğunu, görüşmenin içerisinde geçen Cumhurbaşkanımız kelimesinin yanlış anlaşıldığını beyan ettiği, 

Tape No:7464’de kayıtlı 24.02.2008 günü İrfan P. ile yaptığı görüşmede; İrfan P.’nın “Ne demişsin ben artık şubattan sonra gazeteci değilim şeyim siyasetçiyim demişsin” “Kadının biri aradı Tuncay Özkan şunu söyledi  işte biz imam hatipleri şey yapıcaz yok çocukları alıcaz işte dini eğitim vericez bilmem ne yapıcaz bu  bunu söyleyen Tuncay Özkan’la ben birlikte olamam falan yaptı bana” dediği, kendisinin “A..... koyduğumun karısı deseydin o..... çocuğu Mustafa Kemal’ le nasıl birlikte oluyorsun o..... deseydin din eğitimini tevhidi tehrisata yazdıran kişinin adı Mustafa Kemal Atatürk …  telefonu var mı sende” “Senin a.... koyduğumun karısı diyim senin a..... koyduğum gençsen gel seni s.... yaşlıysan seni İrfan abi s.... diyim” dediği, ilerleyen konuşmada kendisinin “,…. bu CHP a....... koyduklarım” “B... böceği gibi iyice kapanıyorlar iyice nasıl korkuyorlar böyle” “İ... beni şeye sokmucak aklı sıra kurultaya” “Bende ona ananın a....... kadar yolun var dicem” “Şunların yüreğine iyice korku salmak lazım sen bu işi bir örgütle” “Bu işi biraz körükle” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, İrfan P.’nın Muğlada biz kaç kişiyiz derneği başkanı olduğunu, telefon görüşmesini hatırlamadığını beyan ettiği,


Tape No:7469’da kayıtlı 25.02.2008 günü Utku Gümrükçü ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Yarın akşama kadar  Manisa da 600 tane genç kızlı erkekli” “Yani 20 den sonra 40 kadar adam” “Cumhuriyet Halk Partisine yeni üye yapılacaklar bana bildiriyorsun adlarını özellikle hiç kimseye duyurmadan el altından tamam mı” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında,.CHP nin Manisa il başkanlığı seçiminde desteklediği bir adayın kazanması için yaptığı çalışma ile ilgili olduğunu, 

Tape no:7470’de kayıtlı 26.02.2008 günü Tanju Güvendiren ile yaptığı görüşmede; Tanju Güvendiren in “Ne kaç kişi 55 kişimiydi Samsunda orda olan” dediği, kendisinin “42” “Komutanım hani sana bir isim vermiştim Ankara’da” dediği, Tanju’nun “Tamam tamam bugün alırım inşallah sonucunu” dediği, kendisinin “57 peki efendim saygılar sunarım” dediği, Tanju’nun “Sen o adamı soruyorsun bana demi” “Adam Çinci mi Rusçu mu Amerikancı mı diye” “Tamam işte o adama önüne gelen mektubu ne yaptık kardeşim ne yazdığını onu merak ediyoruz ya  tamam hadi güle güle sağol” dediği,

Tape No:7474’de kayıtlı 27.02.2008 günü Evrim Baykara ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Ya a.... koyduğumun çocuğu” “Diyormuş ki bu partinin her yerini diyormuş yok ya bana şey benim telefonlarımı arıyor  ben açmadım telefonumu” “Dedim ki  bak Suat önce seni s...    sonra bana laf etmeye kalktı Menemen de biliyorsun” “bizim genel başkan milleti böyle çok zatüre yaptı falan filan diye” “Ondan sonra senin genel başkanın 70 yaşında ben 40 yaşındayım  i... dedim ya ben ona orda ondan sonra şimdi bu işte bu Türklere seçicekler ama şey yapıyor milliyetçilik yapıyor güya aklı sıra” dediği, Evrim Baykara’nın “Ben gördüm listeyi ben yoktum hakketten Önder gösterdi yanlız  yani o i... destek olmamış bu p.... yazmamış harbiden” dediği, kendisinin “o senin genel sekretere ulaşıp konuşacağını böyle bir sonuç doğacağını hesaplayamadı o” “Genel sekretere de  Önder’ e dicez ki genel şeyde Tuncay Özkan ı Tuncay Özkanla  sen ...” “Hadi gel kardeşim bakalım kurultay salonunda hadi sana demiş ki ben çekimser kalırsam” “Haluk konusunda çekimser kalmıcam Tuncay konusunda çekimser kalcan hadi bakalım” “Mart ayı güzel bir ay o genel başkanı satabileceğini söylemiş sana” “Yani demek ki doğru düzgün bir şekilde ilerlemek gerekicek kardeşim” “Kim Brütüs olmak istiyorsa ona bıçağı vericez” “Sen şimdi hiç o konuda şey yapma sen senin pozisyonun şey ben dik duran bir adamın kardeşim ne sana ne Tuncay a yatarım pozisyonu olduğum için şu anda” “Sen o tavrını sürdür sen sadece dinle şeye mektuba” “Sen sakin ol sen şu il gençlik kolları başkanlarını ayarla bana” dediği, Evrim Baykara’nın “Onu ayarlıyorum şimdi bide şey varya ya şimdi şeyle konuşuyordum bu bizim CHP  Kahramanmaraş gençlik kolları il başkanı aradı da” “ADD GYK üyesi bu gençlik kollarında bunlar 3 martta bi bildir mildiri  hikaye yapıyorlarmış napalım başkanım dedi valla dedim bak kardeşim sizim dedim paşanın ekibini s.....im ben dedim  size verceğimiz desteği dedim bilmiyorum değerlendirmem lazım ya dedi  genel merkez düzeyinde böyle bir destek iyi  olur filan ne yapayım bunları şimdi” dediği, kendisinin “…sen  paşanın ekibinde kopar koparsınlar paşadan ayrılsınlar” “Bütün bu gençlik kollarına söyle ADD ile koparıcaz kardeş ADD ler ADD nin başına o kızı getircez” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında , Evrim Baykara’nın CHP den atılmış bir kişi olduğunu, telefon görüşmesini hatırlamadığını beyan ettiği, 

Tape No:7482’de kayıtlı 28.02.2008 günü Müjdat K. K. ile yaptığı görüşmede; kendisinin “…Metin abiyle buluşacam sen yarın mı arıyor seni şey” “Sana ziyarete gelen arkadaş” dediği, Müjdat K.’nin “Evet yani bugün yarın görüşecekti arkadaş” “Ondan sonra seni arayacak” dediği, kendisinin “Telefonda konuşmamaya gayret göster” dediği, Müjdat K.’nin “Peki tamam bu konuda mı herhangi bir konuda mı” dediği, kendisinin “…bu konuda ya” “Çünkü şey yapıyorlar bundan sonra kulak çekiyorlar kulak göze gösteriyorlar millet kaçıyor” dediği görüşmenin ticari bir görüşme olduğunu beyan ettiği,

Tape No:7483’de kayıtlı 29.02.2008 tarihinde Tanju Güvendiren ile yaptığı görüşmede;  Tanju G.’nin “Alo” dediği, kendisinin “Emredin komutanım” dediği, Tanju G.’nin “Makamda mıyız” dediği, kendisinin “Yok komutanım dışardayız makama geçiyoruz” dediği, Tanju G.’nin “Ne kadar zamanda geçersin” dediği,  kendisinin “Yarım saat kırkbeş dakika komutanım” dediği, Tanju G.’nin “İyi ben biraz oralarda olacam geldi mi altı da toplantı var “ dediği, kendisinin “Tamam komutanım” dediği, Tanju G.’nin “ Dönecem seni de göreyim” dediği, kendisinin “Tamam komutanım” dediği, Tanju G.’nin “ Bu şey istediler senden ya sen vermiş olduğun ifade var mı sende bu Antalya olayı ile ilgili” dediği, kendisinin “Ne olayı ile ilgili” dediği, Tanju G.’nin “Antalyadaki olayla şey yaşlı beyefendinin sana çok hürmetleri var aynen böyle” dediği, kendisinin “Benden de var tabi onları bulurum” dediği, Tanju G.’nin “Verirse ben diyor onu bir göreyim diyor bende ona” dediği, kendisinin “Derhal derhal” dediği, Tanju G.’nin “Alabilirim değil mi” dediği, kendisinin “Tabi ki tabi ki” dediği, Tanju G.’nin “Tamam sağol varol sağol” dediği, kendisinin “Biz onu yanımıza aldık mı almadık mı bilmiyoruz avukattan isteriz gider alır getirir ben size hemen ulaştırırım onu “ dediği, Tanju G.’nin “Burda değil mi o tamam” dediği, kendisinin “Avukata telefon ede.. gelince konuşuruz komutanım” dediği, Tanju G.’nin “Tamam oldu hadi görüşürüz” dediği, kendisinin “Tamam komutanım” dediği, Tanju G.’nin “Saat altıda ben toplantıda olacam ona göre yani saate bak” dediği, kendisinin “Kaçta” dediği, Tanju G.’nin “Altıda toplantı” dediği, kendisinin “Tamam komutanım” dediği, Tanju G.’nin “... hoşçakal” dediği,

Tape No:7485’de kayıtlı 29.02.2008 günü Elif Y. ile yaptığı görüşmede; Elif Y.’nin “Hiç bir işimiz yapılmıyormuş” “...kendileri konuşurlarken duydum” dediği, kendisinin “çok acayip müthiş bişey geliyor müthiş” dediği, Elif Y.’nin “Ama sırf biz değil galiba” dediği, kendisinin “Yok yok sırf size sadece size geliyor sadece size geliyor Allah korusun yani acayip bi şekilde gelecekler yani teslim olursa da onurunu elinden alıp yapacaklar” “Teslim olduğu zamanda onurunu elinden alıp yapacaklar” “Sadece ekipleri kurdukları ekipleri biliyorum acayip şekilde çalışıyorlar ve şey yani etrafa ...ları haziran ayına kadar bu iş bitecek diyorlar” dediği, Elif Y.’nin “Zaten hazirana kadar memleket kalır mı ben onu da merak ediyorum” dediği, kendisinin “Vallaha seninle yüz yüze şey yapabilsem güzel olacak da şimdi şey yapıyorum konuşamıyorum telefonların içine sıçtılar iyice” dediği görüşmenin Maliyenin  yaptığı uygulamalarla ilgili olduğunu beyan ettiği, 


Tape No:7486’da kayıtlı 29.02.2008 günü Adnan Bulut ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Gürbüz Çapan bana mesaj attı şimdi”  dediği, Adnan Bulut’un “Aynısı bana da geldi diyor ki şey polis geldi kapıya diyor şey beni almaya mı çalışıyorlar ne yapmaya çalışıyorlar jandarma bölgesi polis niye benim kapıma dayandı diyor” dediği kendisinin de oraya gitmesini söylediği görüşme ile ilgili olarak; Gürbüz Çapan’ ın ayrılmış olduğu eşi Arzu Özkan’nın uzaktan akrabası olduğunu, Gürbüz Çapan’a ait olan Radyo 24 ve Gerçek Tv’yi satın almak istediğini, bu konu ile ilgili kendisi ile görüşmeler yaptığını, satışı  kabul etmediğini, evine gelen polisle ilgili olarak durumu anlamak için Kanaltürk’ün haber müdürü olan ve aynı zamanda Gürbüz Çapan’ın akrabası olup evine yakın bir yerde oturan  Adnan Bulut’a oraya gitmesini ve olaya bakmasını söylediğini beyan ettiği, 

Tape No:7487-1 29.02.2008 günü Adnan Bulut ile yaptığı görüşmede; Adnan Bulut’un “Şu an yakınımda Beylikdüzü’nden şeye geçiyorum Esenyurt’a geçiyorum şimdi” dediği, kendisinin “Böyle etrafı biraz kolaçan et” dediği, Adnan Bulut’un “izlemeye gidiyorum zaten” dediği görüşme ile ilgili olarak, yukarda anlattığı şekilde Gürbüz Çapan ’ın göndermiş olduğu mesaj ile ilgili durumu kontrol etmesi amacı ile gönderdiğini, bu olayı Adnan Bulut’ un haber yapabileceğini düşündüğünü beyan ettiği , 

Tape No:7495’de kayıtlı 03.03.2008 günü Cem S./ X Şahıs ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Şey içeri girerken senin arkadaşı gördüm avukat arkadaşı Kerinçsiz in avukatı o mu” “selam söyle” dediği, telefonu X şahsın aldığı ve “… bende şimdi ortak vekilim biri şeyini de biliyorsunuz Kemal Kerinçsiz in” dediği, kendisinin “Yarın senide alırlar bak  dikkat et” dediği, X şahsın “Tabi öyle diyor zaten Cem hayır zaten şimdik dün şeye gittim siz söyleyin cuma günü Kandıra’ya gittim cezaevine Kandıra’da o bizim Kemal Kerinçsiz avukat ondan  sonra Veli Küçük Paşa Arnavut Sami Vedat Yenerer dedim tamam teşkilat burda kurulmuş artık zaten” dediği, ilerleyen konuşmada X şahsın “... kazaklarla seni bir araya  bi mutlaka getircem Tuncay bey…” dediği görüşme ile ilgili olarak, Cem S.’ın Kanaltürk televizyonunda duruşmaları izleyen kanal şefi olduğunu,  bu görüşmeyi hatırlayamadığını, görüşmede geçen Kazaklar konusu ise Kanaltürk televizyonunun satışı konusunda  bir avukatın Kazaklara ait bir şirketin temsilcisi olarak  geldiğini, televizyonun Kazaklara satılması ile ilgili 3-4 kez konuştuklarını, ancak televizyon daha sonra Akın İPEK isimli şahsa satıldığını beyan ettiği, 

Tape No:7501’de kayıtlı 07.03.2008 günü Adil Serdar Saçan ile yaptığı görüşmede; Adil Serdar  Saçan’ın “…Şamil Tayyar mıdır nedir bi teyyare var mı  onun kitabını okudun mu Ergenekon diye” “Orda senlen ilgili işte Muzaffer Tekin e hani sen şey gönderiyorsun ya Tuncay Özkan üye olunca mesaj gönderiyordun ya” “…tamam işte onu sormuşlar Tuncay Özkan niye gönderdi diye” dediği, kendisinin “Muzaffer Tekin i bir kere gördüm mitingte geldi bana sarıldı ben kim olduğunu bilmiyorum etraftan insanlar böyle fotograf falan çekiyor Kerimcan kulağıma geldi dedi ki abi Muzaffer Tekin hemen kaçtım kenara” dediği, Adil Serdar Saçan’ın “Bundan sonra bende işte güya soruşturmayı kapatmışım” dediği  görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında,  adına Türkcell ile iş birliğinde GERÇEKLER HABER PAKETİ , Tuncay Özkan HABER PAKETİ isimli bir portal bulunduğunu, üye olan herkese  adına güncel haberlerin mesaj olarak gittiğini,Muzaffer Tekin’de bu portala üye olduğu için kendisine  adına mesaj gittiği hususunun  Şamil TAYYAR’ın kitabında yer aldığını Adil Serdar Saçan ‘ ın kendisine anlattığını, 

Tape No:7504’de kayıtlı 11.03.2008 günü Murat Ağırel ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Bana iki tane Üniversite mezunu şey söyle hanımefendi söyle bizim hareket içinde ön planda CHP il yönetimine dahil olucak”  “.. kimse bilmicek senle ben bilcez .. geçen günkü konuşma yaptırdığımız hanımefendinin adı neydi doçent” dediği, Murat Ağırel’in “Şey Nuran …ablamı” dediği, kendisinin “Nuray G….  bi Nuray hanımla  konuş hemen CV sini Anet e faksla de ki seni böyle birşey yapıyoruz kimseye söylemiyorsun sessiz kalıyorsun de tamam mı” dediği, Murat Ağırel’in “Damla A… var bizim dernek yönetiminde olan” dediği, kendisinin “..onu ne yapcam ben onu o üniversite mezunu falan filan değil ki” “Nuray G…. tamam Doğuş Üniversitesi rektörünün karısı mıydı o” dediği, Murat Ağırel’in “Evet abi öğretim üyesinin karısı” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, Murat Ağırel’in İstanbul’da  Memleket Sevdalıları Derneği Başkanı olduğunu, kurultay öncesinde CHP içinde il yönetiminde nitelikli iki kadın üye ihtiyacı ile ilgili görüştüklerini, her tarafta konuşulmasını istemediği için gizli tutulmasını söylediğini beyan ettiği,
Tape No:7505’de kayıtlı 11.03.2008 günü Murat Ağırel ile yaptığı görüşmede; Murat Ağırel’in kendisinin CHP nin il yönetimine yerleştirmeye çalıştığı isimleri bulduğunu söyleyerek “Nuray G…. 0538 453 74 20” “bu kadın biliyorsun abi Doğuş Üniversitesi Öğretim Üyesiydi emekli oldu şimdi”, “Burcu Ş….. “31 yaşında kadın 3 tane dil sahibi çevirme görevi yapıyor şuanda” “Kendine ait iş yeri var çevirmenlik yapıyor” dediği, kendisinin “.. bunlar bizim sözümüzden çıkmaz” dediği, Murat Ağırel’in “Evet abi… 0 542 383 56 26” dediği, kendisinin “ sessiz kalacaklar”  “CHP liler bunlar CHP üyesi mi biliyor musun” dediği, Murat Ağırel’in “İkisi de CHP li zaten abi” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, bu kişileri kendisinin gönderdiğinin bilinmesini istememesi ile ilgili görüşme olduğunu beyan ettiği,

Tape No:7508’de kayıtlı 13.03.2008 günü Hurşit Tolon ile yaptığı görüşmede; Hurşit Tolon’un telefonunun dinlendiğini söylediği, konuşmasının devamında bir çok platformun bir araya geldiğini anlatarak “Yani işte bu Ulusal Güç Birliği” “Ulusal Birlik Hareketi, Anadolu Ulusal Dayanışma Platformu, Çay Yolu may yolu bir sürü yani platformlar şimdi birlikte düşünüyor birlikte üretiyor mümkün olabildiğince..” “Şimdi bunun kararını aldılar 12 Nisan cumartesi” “Ulusal Egemenlik Buluşması” “Bu konu emirlerinize intizar eder …” “Müsadesi de çıktı bunun çalışması sürüyor 600-700 kuruluş ben ayrıntıları size bilahare verecem ..” “Bunun tek amacı var Ulusal Egemenliğimizin korunması”  dediği, kendisinin “.. şimdi çocuklara talimat veriyorum hemen tanıtım tizirlarını hazırlamaya başlayacaklar” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, 23 Nisan haftası olması nedeniyle çeşitli sivil toplum kuruluşlarının Ankara ilinde düzenleyeceği Ulusal Egemenlik mitingi hakkında Hurşit Tolon ile yaptığı bir görüşme olduğunu beyan ettiği,

Tape No:7510’da kayıtlı 14.03.2008 günü Havva G. ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Mehmet S….. le ilgili bir haber var şeyde Milliyette” “Mehmet S……  bu Edirne işine bulaşmış bulaştırmış bulaştırmak istemişler falan” “Şimdi S…… bi sana gelecek” “Bi basın açıklaması bide bizde bir demeç verecek arkadaş bi kendini savunsun bi rahatlasın tamam mı” “Hem liderine bi liderlik dersi verecek hem şey yapacak yani bir ... hukukun herkese lazım olacağı soruşturmanın bu aşamada böyle siyasi bir operasyona dönüşmesinin nelere mal olacağı konusunda falan bi açıklama yapacak şimdi sabah benle buluştu” “Bİ KONUŞ ONDAN SONRA Bİ ONA YARDIMCI OL LAZIM OLACAK” “KULLANACAĞIZ ARKADAŞI” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, Havva G.’nin Kanaltürk Televizyonunda yönetici olduğunu, Mehmet S…..’in  gazetelerde kendisiyle ilgili çıkan haberlerden bahsettiğini, kendisinin de Havva G. yu arayarak televizyona çıkmasını söylediğini beyan ettiği,

Tape No:7515’de kayıtlı 17.03.2008 günü Hurşit Tolon ile yaptığı görüşmede; kendisinin “şimdi telefondaki mesajınızı aldım” “Özür dilerim Ankara’ya teşrif ettiniz mi” diye sorduğu, kendisinin de Atılım Üniversitesinde verdiği  bir konferanstan bahsettiği, “Şimdi bi toplantıya gidiyorum paşam çıkar çıkmaz sizi arıyacam hemen” “Yeşil Vadiye de gelirim paşam arzu ederseniz Ramada Otelinde bende sizi ağırlayabilirim ...” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, 12 Nisan mitingi hakkında yapılacak görüşme ile ilgili olduğunu beyan ettiği, 

Tape No: 7517’de kayıtlı 17.03.2008 günü Adnan A. ile yaptığı görüşmede; X şahıs “Tuncay beyin telefonu” dediği, Adnan A.’ın “Adnan A. ben Tuncayla konuşabilir miyim” dediği, X şahsın da kendisinin toplantıda olduğunu söylediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında konudan bilgisi olmadığını,  telefona bakan kişinin şoförü yada koruması olabileceğini, 

Tape No:7525’de kayıtlı 19.03.2008 günü Mehmet Şener Eruygur ile yaptığı görüşmede; kendisinin “…bizim ..mali …soruşturmalar … yeniden başlıyo” dediği,  Mehmet Şener Eruygur’un “.. bi ara bi görüşelim diyorum” “..yüz yüze bi konuşalım da” “Önümüzdeki günlerle ilgili bi şey yapalım görüşelim” “..Hurşit murşit filan işte bilmem şeyin Tuncay beyin üyeliğini kabul etmemişiniz gibi laflar etmiş  böyle bişey olmadığını biliyorsun ya” “..benim biliyosun seninle ilgili düşüncemi BEN SANA BAŞKA BİŞEY HAZIRLIYORUM  o adam” dediği, kendisinin “Siz boşverin onları biz kendisininle yüzyüze konuşalım paşam” dediği, Mehmet Şener Eruygur’un “Mehmet KAYNAK var bizim bu Antakya daki arkadaşımız” “O orada bi şeyler söylemiştim ben....” dediği, kendisinin “Konuştuk konuştuk paşam” dediği görüşme ile ilgili olarak , görüşmede bahsi geçen üyelik konusunun ADD üyeliğine çok geç kabul edilmesi ile ilgili olduğunu, 

Tape No:7538’de kayıtlı 22.03.2008 günü Adnan Bulut  ile yaptığı görüşmede; kendisinin “…Ahmete telefon et deki ulan ayıp be bi tek satır yok ya” dediği Adnan Bulut’un “Tamam İbrahim’in kendine de söylerim” “İki saat falan geçsin saat on falan olsun diyecem ki yani abi biz o kadar destek verdik oralara milleti yığdık geldik gün boyunca canlı yayın Tuncay bey çıktı oralardan geldi hiç adı geçmiyor ... gitmeyelim bugün biz Cumhuriyetin önüne falan” dediği, kendisinin “Ne olacak onun için yapmıyoruz ki başka bişey için yapıyoruz ayıp” dediği görüşmenin İlhan Selçuk ‘un gözaltına alınması ile ilgili olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7543’de kayıtlı 22.03.2008 günü Ertan Ç. ile yaptığı görüşmede; Ertan Ç.’nin “…SİZE BİŞEY OLURSA BU ÜLKEYE DARBE GELİR DARBE” “Şimdi ne yapacaklar bakın bu birleştirmede ben size oyunu söylüyorum şimdi ordu kesiminde büyük bi hareketlilik var bunu da Kemal Paşaya da sorabilirsiniz haber kaynaklarımdan” dediği, kendisinin “… biz kendimiz siyasetimizle yolumuzla biz bunların hepsinin üstesinden gelecez” dediği, Ertan Ç.’nin “Size bazı bilgiler de gönderiyorum” dediği görüşmeyi yaptığı kişiyi hatırlamadığını beyan ettiği,

Tape No:7546’da kayıtlı 22.03.2008 günü Ahmet O. ve İbrahim İsimli şahıslarla yaptığı görüşmede; kendisinin “Ne oldu ya” diye sorduğu, Ahmet’in “DGM ye sevk edildi işte, şey yani Ağır Cezaya. Sorgu bitti bırakılması bekleniyor. Diğer savcı şeye almadı diğerleri yok... İçeri İlhan abiyi sevk etmişler şimdi orası kalabalık şuan savcının yanındaymış ben İbrahimi vereyim istersen” dediği ve telefonu yanında bulunan İbrahim isimli şahsa verdi, kendisinin “Canım Merhaba İzmir’de ve Denizlide Ortalığı Yıktık” “YARIN Bİ EYLEMLER MEYLEMLER HERŞEY DEVAM EDECEK YİNE” “Şimdi durumumuz nedir ya” dediği, İbrahim’in “Şuanda Beşiktaştaki mahkemede savcının yanında” “Yani savcı sorgusunda bir saat sürer dedi avukatlar bekliyoruz ama yüzde doksan dokuz serbest bırakılır” dediği, kendisinin “Abi yüzde yüz ya o….. çocukları gebermeleri gereken mesajı verdiler” dediği, İbrahim’in “Tamam yarın yarın bugün 200 bin sattık Tuncay desteğin için sağol” dediği, kendisinin “Yarında devam edecez” “Herkes iki tane Cumhuriyet alacak bütün sloganımız bu herkes iki tane Cumhuriyet alacak” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, Ahmet ORUÇOĞLU Cumhuriyet Gazetesinin çalışanı, İbrahim YILDIZ’ın gazetenin genel yayın yönetmeni olduğunu,  İlhan Selçuk’ un Ergenekon soruşturması kapsamında gözaltına alınması ile ilgili görüşme olduğunu beyan ettiği,  

Tape No:7554’de kayıtlı 25.03.2008 günü Deniz A. isimli şahısla yaptığı görüşmede; toplantıda olduğunu söylediğiniz,  Deniz’in “Gece 1:30 da da mı toplantı” dediği, kendisinin “Hep hep  o toplantılar o toplantılar ayrı toplantılar” dediği, Deniz’in “...işlemler Ankara’da  biliyorsun” “Seninde tanıdığın kişiler ama bende...” “Şey dinleniyor mu telefonlar” diye sorduğu, kendisinin “Dinleniyordur tabi dinlenmez olur mu kız, kimmiş onlar” Yok be söyle mesajıda görürler herşeyi görürler boşver gizli saklı birşey yok söyle” dediği, Deniz’in “Benim eniştem Yargıtay daire başkanı ya” “Yok isim boşver” “Ben şeye gelicem Çankaya ya geli.. alırlar beni havaalanından Çankaya ya gelicem..” dediği görüşmenin telefonunun dinlenip dinlenmediği ile ilgili olduğunu beyan ettiği,

Tape No:7555’de kayıtlı 25.03.2008 günü İlker Güven isimli şahısla yaptığı görüşmede; kendisinin “Ben Tuncay Özkan’ım efendim, İlker paşayla görüşecektim” dediği, İlker’in “Sağolun ben çalışmalarınızı başarılarınızın devamını diliyorum kalpten” “Bi yüzyüze bi görüşmek istiyorum” dediği, kendisinin “Memnuniyetle Paşam” dediği, İlker’in “Cuma olabilir isterseniz cuma günü bi telefonlaşabilir miyiz” dediği, kendisinin “Tabi tabi paşam isterseniz şimdi saat verin” dediği, İlker’in “Hani orduevinde oturup konuşabiliriz Fenerbahçe ordu” “Tamam oldu o zaman 10 da Fenerbahçe Orduevinde buluşalım” dediği, kendisinin “Tamam paşam çok teşekkür ederim” dediği görüşme ile ilgili olarak, İlker Güven’ in ADD’de danışman olarak görev yaptığını, kendisinin  ADD’nin genel başkan adaylığı ile ilgili görüşme olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7567’de kayıtlı 03.04.2008 günü Ebru… isimli şahısla yaptığı görüşmede; Ebru’nun “Derneğe girmek üzereyim bugün biraz geciktim bankada işim vardı o yüzden” dediği, kendisinin “Dernektesiniz, peki bu İhsan kimdir bu bi örgütlenme” “İhsan diye bir adam bi örgütlenme kitapçığı hazırlamış” dediği, Ebru’nun “Şeyin elindeki değil değil mi Murat ın elindeki gezdirdiği kitap değil” dediği, kendisinin “Onu hazırlayan kimdir” “Kızım siz dernek yöneticisi değil misin sen ya” dediği, Ebru’nun “Evet ama İhsan beyin kim olduğunu Murat bize bunlarla ilgili işte ben bunu anlatmaya çalışıyorum haberleşme iletişim konusunda felaketiz birileri bir şey yapıyor bize sonradan haber veriliyor yani bir çok şey böyle kendi imkanlarımızla öğrenmeye çalışıyoruz” “12 Nisan için 30 tane otobüs istiyor ve bunun için beni arayıp yalvarıyor Ebru diyor ne olursun sen duy bari sesimi şeye dönüyorum gidiyorum” “Ya başka şeylerde var Tuncay bey en üst katta bi oda var mesela iki tane oda var bir tanesine girebiliyorum ama öbürüne kesinlikle ya bunu söylemek zorundayım orda mitingde satılacak ürünler var bizde o ürünleri kesinlikle göremiyorum onlar tamamen Ayhan’ın şeyinde bana bu sonradan söylendi başkaları tarafından ilk ciddiye almıyordum ama yani orda kaç tane şapka var kaç tane koli var ciddi para dön... ÇÜNKÜ BUNLARIN ... FATURASI YOK bunun gibi ben bunları da size söyle... ama” dediği, kendisinin “Ay hemen buna başladınız mı hemen bu işe başladınız mı” “Sus Allah ın seversen ben öğleden sonra oraya geliyorum” “Hadi ben öğleden sonra oraya geliyorum onların hesapları var her şeyi var hadi hadi” “Telefonda telefonda her şeyi söylüyorsun ya öf” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında  Ebru’nun (soy ismi Ö. olabilir) Memleket Sevdalıları dernek yönetiminde olan bir kişi olduğunu, Ebru’nun dernek içinde yaşanan olayları kendisine aktardığını, kendisine iletmesine kızdığını, derneğe gelip gitmekte olan ve İhsan…? isimli bir şahsın hazırladığı yönetmelik tarzı bir dokümanı derneğe kabul ettirmeye çalıştığı, herkesin görüşmelerini cep telefonuna kayıt etmesi ile ilgili görüşme olduğunu beyan ettiği,
Tape No:7575’de kayıtlı 06.04.2008 günü Adil Serdar Saçan isimli şahısla yaptığı görüşmede; Adil’in “İyi ne yaptın bugün gelecektik ...” “Yok gelemedim ya toplantım” dediği, kendisinin “TOPLANIN TOPLANIN” dediği, Adil’in “Yarın Ankara’ya gidecemde” “Ya o meselelerle ilgili konuşmaya gidecem” “Şu şeyle ilgili işte” dediği, kendisinin “Tamam ben gereken konuşmaları yaptım tamam” dediği, Adil’in “…Vermiştim ya sende... konuş” dediği, kendisinin “Ben o tapu tahsil belgeleri ile ilgili gerekeni yaptım” dediği, Adil’in “Yaptın mı” diye sorduğu, kendisinin “Yaptım” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, Adil Serdar Saçan’ın müdürlüğü döneminde, rüşvet iddiaları olduğunu, bu konu ile ilgili görüştüklerini, 

Tape No:7577’de kayıtlı 07.04.2008 günü Fuat KARİP isimli şahısla yaptığı görüşmede; Fırat’ın “Ha Sevgi Özkan dı, Gülhan Özkan mı” dediği, kendisinin “Gülhan Özkan evet tamam mı” dediği, Fırat’ın “Anıl TORUN u buldum zaten” “Ulubey Ordu Türkiye diyo o dur heralde” “Gülhan Özkan da Samsun” dediği, kendisinin “GÜLHAN Özkan DA SAMSUN PELİN Sevgi Yİ DE KARADENİZ BÖLGE BAŞKANLIĞINDAN AL ORAYA Adnan Bulut GEÇİCİ GÖREVLİ DE” dediği, Fırat’ın “Tamam tamam oldu” dediği, kendisinin “TAMAM MI A...A KODUMUN KARISI S.....N SÜLALESİNİ AL O.....YU ORDAN TAMAM” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, Fuat KARİP’in sitenin moderatörü, teknik elemanı olduğunu,  Fuat’ın kendisine  Karadeniz bölge sorumlusu Pelin S.’nin  habersiz ve yalan söyleyerek yaptığı değişiklikleri  söylediğini beyan ettiği,  

Tape No:7589’da kayıtlı 12.04.2008 günü Selma isimli şahısla yaptığı görüşmede; Selma’nın “Niye konuşmadınız” diye sorduğu, kendisinin “Biz başta yoktuk şimdi şöyle bazı dernekler sivil toplum örgütleri ya hep bu adam konuşuyor bu adam konuşunca biz yok oluyoruz” dediği, Sema’nın “Olur mu öyle şey canım, millet nasıl ADD falan susturdu yani millet destek olmak için size sesleniyorlar susturuyorlar burda yoksa yok destek olacağız dedik” “İnşallah aynı yere de gelmezler inşallah yine bölünerek çoğalmayız inşallah” dediği, kendisinin “Öyle bir noktaya doğru çekmek istiyorlar bende o yüzden çıkıp konuşmadım özellikle konuşmadım yani” “Hukukumuz sayesinde başım dik” dediği, Selma’nın “Her ne kadar yıllardır sızmaya çalışsalar da” “Vatandaşlar dinliyorlar ama dinlesinler. BENDE Bİ YARGI MENSUBUYUM DİNLESİNLER” “Adam öyle bir sistem kurmuş ki çevire çevire eze eze yok sıza sıza hala çürütemediler adam öyle bir sistem kurmuş ki” “Bi şey var ama onu sonra söylerim” “Yani bi tespiti var arkadaşların” “O tespit bence doğru” dediği, kendisinin “Nasıl acaba tespit şimdi merak ettim” dediği, Selma’nın “Söyleyim ya herkes dillendiriyor zaten isterlerse şey yapabilirler bu biliyorsunuz Ergun Poyraz” “Daha düzelişi de varda şimdi ben başka bişeyi özetliyeyim Ergun Poyraz  AKP şey Refah Partisinin kapatılmasına sebep olan adamlardan biri olarak gösteriliyor neden ... kitap yazdı göze göze gösterdi diye” “Demi şimdi de AKP ile ilgili Patlak Ampül müdür nedir o kitabı yazmış ben okumadım ondan sonra Ekim deki belgeler bu Ekim deki belgelerle birlikte şimdi Ergun Poyraz ın seçimden sonrası içeri alınmasının sebebi hem delil oluşturmasını engellemek hem evindeki delillere el koymak ve Ergun Poyraz’ın etrafına herkese bulaşıp onların elindeki dökümanlara da el koymak dolayısıyla ne delil karartmak” dediği, kendisinin “Memnuniyetle ilgilenecem çarşamba günü burdayım kendisiyle oturup bi uzun uzun konuşmak isterim” dediği, Selma’nın “Kendinize iyi bakın boş verin siz... büyüyeceksiniz” “Toplumun bi lidere ihtiyacı var ve siz o lidersiniz” “Ben inanıyorum ya ... çıkmasanız da ben inanıyorum” dediği görüşmeyi hatırlamadığını beyan ettiği,


Tape No:7590’da kayıtlı 12.04.2008 günü Evrim Baykara isimli şahısla yaptığı görüşmede; kendisinin “Meşaleyi yakan Tuncay Özkan” dediği, Evrim’in “Ha süperdi” dediği, kendisinin “Yanlız y....ğı yediler y....ğı yedi onlar” “Bi daha miting var ... ” dediği, Evrim’in “İ...ler şey diyolarmış şimdi Tuncay Özkan ı biz çıkartmadık etmedik” dediği, kendisinin “İlk günden itibaren ilk günden hiç sen beni biliyosun bu konuda” “YA BOŞ YERE BAŞLARINA BELA ALMASINLAR Tuncay Özkan’I ÇIKARTMAMAK GİBİ BİŞEY SÖZ KONUSU DEĞİL. İLK GÜN GELDİ BANA Hurşit Tolon SÖYLEDİ SADECE Hurşit Tolon SÖYLEDİĞİ İÇİN KABUL ETMEDİM YANİ” “…ULAN TARİHİ ESER KAÇAKÇISI KARIYI ORAYA ÇIKARTIP...”  dediği, Evrim’in “Onu  söyledim şey dedim yani ...Adam ilk kez söyledi dedim o platforma çıkmayacağını söylemiş zaten adam dedim yani hani o platformda yeri olmadığını söylemiş dedim Allah Allah dedim si......ler gitsinler ya ağzı olan konuşuyo ya gidin yayın dedim siz de onu yani öyle bişey var mı ya” “Saçma sapan işler ya şurdan bi çıkıyım da” dediği görüşme ile ilgili olarak,  bazı şahısların kendisinin 12 Nisandaki mitingde konuşma yapmasını  istememeleri ile ilgili olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7591’de kayıtlı 12.04.2008 günü Yaşar  isimli şahısla yaptığı görüşmede; kendisinin “Dönüyorum efendim İstanbul’da Ümit KAFTANCIOĞLU nun şeyi var paneli var” “Ona yetişecem efendim…” dediği, Yaşar’ın “Burdaysan bir laflayalım yemek yiyelim” dediği, kendisinin “Laflamamız lazım onun için Çarşamba günü gelecem” “Çok hem de önemli laflamamız lazım yani” “...SÜRECİ BAŞLATMAK LAZIM” dediği, Yaşar’ın “Şimdi ben anladım ben ŞEYİ ADAŞIMIZI DA BELLİ BİR NOktayA GETİRDİM AKLINDA OLSUN” “Onun ama böyle yani onla beraber sana geleceğiz” “İkna etmiş olacağız” “Anlıyorsun beni” dediği, kendisinin “Çok iyi anlıyorum hemde çok iyi anlıyorum” “Boğazlayan’la Yozgat yaptım Nevşehir yaptım  Kayseri yaptım  gece geldim” “İstanbul’a indim 12 de çocuklarla otobüse bindim ben gelmeyecektim çocuklar abi ne olur gel  diyince  atladım geldim  çünkü ben bu şeye karşıyımdır” “Bu zınbırtıya yani ilk baştan karşı çıktım neyse  hallolacak” “Yani şey o kadar yanlış şeyler  yaptılar ki ben hemen kendimi çektim ordan Süheyil vardı orda Süheyil çekti kendisini ondan. Sonra şey vardı oda çekti kendisini ben girmeyince Süheyil çekildi  Yiğit vardı Yiğit  Bulut” dediği, Yaşar’ın “Dün akşam beni aradı” “Yav işte dedim kardeşim söz verdinse git geleceksin şimdi söz vermemişsen ayrı bir şey ama söz vermiş” “Ama konuşmadan anladığım tüyecek referans arıyor” dediği, kendisinin “Söz vermiş ama şey kürsü çok  o kadın biliyorsun tarihi eserden falan içeride yattı” “O kadın var ya bir tane Mersin’li karı” “O karı tarihi eserden yattı  ceza evinde uyuşturucudan da göz altına alındı” dediği, Yaşar’ın “Ama orada en iyi konuşanda oydu” “Çarşamba burada mısın” “O zaman bi  oturup şey yapalım” dediği, kendisinin “Bir baş başa konuşalım ikimiz” “Yani bi bi  takvimim var kafamda” “Bir şeyim var onları bir anlatmam lazım” dediği, Yaşar’ın “Bizde burayı ona göre ayarlıyorum yani” dediği görüşme ile ilgili olarak, 12 Nisan günü yapılan mitingde yaşanan olaylarla ilgili olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7592’de kayıtlı 12.04.2008 günü Mehmet K. isimli şahısla yaptığı görüşmede; Mehmet’in “Seninle görüşecektim bu gün bu namussuzlarla orda tartıştık biliyor musun” “...Hurşit Tolon PAŞAYLA, Bizim Genel Başkanla Orda” “Çok terbiyesiz yani orada ya hiç anlamadığımız bir şeyler  döndü ya dedi neden Tuncay bey  çıkmıyor halk istiyor falan filan  oda Hurşit,  Hurşit Tolon’un yaptığı bir terbiyesizlik var. Bunu senle daha detaylı konuşacam aslında burda olsaydın gelip konuşacaktım ama” “Yani sanki böyle şey engeller gibi bir tavıra girdi bu adam ya çok rahatsız olduk ya. PAŞADA RAHATSIZ OLDU, ama orda bir komite oluşmuştu biliyorsunuz” dediği, kendisinin “Biliyorum ama İLK GÜN Hurşit Tolon GELDİ BANA LÜTFEN BANA YARDIMCI OL FALAN FİLAN DEDİ. Ondan sonra bende dedimki Paşam  ne yardımı istiyorsunuz benden dediki bana ya işte duyuru muyuru  falan filan  tamam dedim ama ben konuşma yapmam dedim ... kimler olduğunu sordum o kadını falan o kadın biliyorsun tarihi eser kaçakçılığından yargılandı” “Tarihi eser kaçakçılığından yargılandı ceza evinde yattı ben o yüzden ben o yüzden dedim ben konuşmam yav konuşma dedim ben konuşmam” dediği, Mehmet’in “Süheyl bey istemiş galiba konuşmayı sonra vazgeçmiş öyle birşeyler anlattılar” dediği, kendisinin “Ondan sonra o şeyde vazgeçti  Yiğit Bulut ta vazgeçti” “Ama ben  benim çıkmamı zaten engelleyemezdi ben biliyorsun ee birşey karar verdim hemen yerine getiririm ama hiç istemedim çünkü o platformda yer almamak  baştan karar vermiştim yani” “Baştan karar verdim  hiç benim yani o bana bir kaç kere söyledi  ben reddettim  öyle bir şey olsa zaten” “Toplantılarda bastırırım derim ki ben çıkıp konuşacam çıkar konuşurum yani de  aman dedim uzak durun o yüzdende ön tarafa hiç gelmedim” “Hep arkada kaldım” “REZALET BENCE MİTİNGLER DÖNEMİ SONA ERMİŞTİR” “Mitingler dönemi sona ermiştir  yani hiç bi şey hiçbir şey  bu kadar kötü yapılamazdı yani” “Organizasyonla alakalı olmaz bir kere o ulusal platform zart zurt bunların hiç bir şeyi yok orda iki tane gurup var  ADD ve Biz Kaç Kişi” “Bin tane otobüs getirdim biliyor musun Türkiye’nin her yerinden, Biz Kaç Kişiyiz 1000 otobüs getirdi” dediği, Mehmet’in “Bazı şeylerde destek vermedi  örneğin CHP gibi bazı kuruluşlar” “Bazı stratejilerin stratejilerin geliştirilmesi gerekiyor  diye düşünüyorum yani  dediğim gibi” dediği, kendisinin “Anlatacam anlatacam başka şeyler yapmak lazım onları anlatacam ben” “Ben Pazartesi sabah şeye gidecem ııı Fenerbahçe ordu evine gidecem” “AMİRALLE Bİ OTURUP KONUŞACAM BİRAZ ŞEY YAPALIM  ONDAN SONRA ZATEN NETLEŞİR HERŞEY” dediği, Mehmet’in “Büyük bir boşluk var, insanlarda bir şey bekliyor bir hareket bekliyor” dediği, kendisinin “Yok .. bağırıyor insanlar yırtıyor linç edilmekten kurtuldum ya ben ama vallaha linç  edilmekten kurtuldum ya insanlar yakamı paçamı topla konuş  dedim yok konuşmuyorum ben” dediği, Mehmet’in “Aslında paşaya bağırdım çağırdım özür diledim sonra paşadan ayıp oldu yani Genel Başkana” şeklindeki görüşme ile ilgili olarak,  Yiğit Bulut’un gazeteci yazar olduğunu, miting günü Süheyl BATUM ve Yiğit Bulut’un davetli olmalarına rağmen katılmadıklarını, görüşmenin bir bölümü bununla ilgili olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7593’de kayıtlı 13.04.2008 tarihinde Mehmet D. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; M.D.’nin “Canım daha iyiceğim ve sizi duyduktan dostlar beni uyardıktan sonra Tuncaycım çok çok daha iyiyim ”dediği, kendisinin “ Siz benim canımsınız”, M.D.’nin “ Çok teşekkür ederim bana güç verdiniz” dediği, kendisinin “ Ne demek”, M.D.’nin “ Kuvvet verdiniz billahi iyileştim” dediği, kendisinin “ Canımsın hocam yani sen” dediği, M.D.’nin “ Eşim eşim dinlemiş sözleri hemen kalktım koştum yatıyordum kalanını dinledim ağzınıza dilinize yüreğinize beyninize sağlık sancağımız bayrağımız” dediği, kendisinin “Sağolun”, M.D.’nin “ Ve kalktım iyileştim bıçağı biledim pazartesi günü hücum” dediği, kendisinin “ Ah canımsınız” dediği, M.D.’nin “ Aynı şekilde” dediği, kendisinin “ Benden ne istiyorsan abi hiç” dediği , M.D.’nin“ Siz siz öyle dağ tepe koşarken bize hasta olmak bile haram” dediği, kendisinin “ Aman abi aman dikkat edin kendinize bide şimdi doktor Mesut Ö. cerrah dostum benim bu ... kalp nakli yani herşeyi yapar ona telefon numaranızı verdim o sizi arıyacak ” dediği, M.D.’nin “ Sağol”,   kendisinin “ Mesut Ö. doktor Mesut Ö. ” dediği , M.D.’nin “ Tamam” dediği, kendisinin“ Size o bakacak” dediği, M.D.’nin “ Hay sağolasın çok teşekkür ederim” dediği, kendisinin “ Rica ederim abicim çok teşekkür ediyorum size sağolun” dediği, M.D.’nin “Canım bayrağım sancağım emrindeyim her zaman” dediği, kendisinin “ Estağfurullah bizde öyle sağolun çok teşekkür ederim abicim” dediği, M.D.’nin “Sağolasın varolasın”, kendisinin “Sağolun”, M.D.’nin “Güç diliyorum kuvvet diliyorum” dediği, kendisinin “Sağolun” dediği, M.D.’nin “Saygılar sevgiler sunuyorum Tuncay bey” dediği, kendisinin “ Sağol çok teşekkür ederim sağol” dediği,kendisinin “ Sağolasın varolasın” dediği, 

Tape No:7599’da kayıtlı 14.04.2008 günü X Şahıs ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Şimdi Gülizar var başka kimler var” dediği, X Şahsın “Neyle ilgili” diye sorduğu, kendisinin “ADD” “Kim oğlum yönetime girecek olan şöyle” “EVET YA BAK HEMEN DİNLEME BAŞLADI YA, ULAN NE SALAK HERİF BUNLAR YA” “Hadi bana bi liste yap yolla bide Ankaradan bi liste yolla” dediği, X Şahsın “Ankara’dan sıkıntılıyız ya Ankara’da Halil SEVİNÇ ve bizim Ersan’dan başka kimse yok yani” dediği, kendisinin “Bana bi liste yap Gülizar kadın başka kim var kadın” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında,  görüşmede arkadaşlarını ADD üyesi yapmak için yaptığı görüşme olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7606’da kayıtlı 15.04.2008 günü X şahıs ile yaptığı görüşmede; X şahsın “Şeyi dinliyor musun BAHÇELİ yi dinliyor musun abi. Oo çok bindiriyor AKP ye. Satıyor diyor Avrupa Birliği sözcüsüne diyor Komisyon Başkanına diyor şuanda ülkeyi pazarlıyor diyor biz ne milletten vazgeçeriz diyor ne milliyetçilikten vazgeçeriz diyor ne de ...” dediği, kendisinin “ S....   o.... çocuğu deseydin … yapar yaptıklarını ne yapacakmışız g.... mi sokacaz. O.... çocuğu. Nedamet getiriyor” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında görüşme yaptığı şahsı hatırlamadığını beyan ettiği, 

Tape No:7622’de kayıtlı 18.04.2008 günü Selim Utku Gümrükçü ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Şu CHP işini öldürün iyice. Şu CHP ye fax çekin. Saldırın saldırın ...” dediği,   Selim UTKU’nun “Ver gitsin abi verecen ev numarasını arasınlar ya üf. Veriyim ev numarasını arasınlar ya.” dediği,  kendisinin “Ver ev numarasını siteye koy. Siteye koy siteye koy. Tamam mı bi kod adla gir siteye koy. Arasınlar tamam mı” dediği telefon görüşmesini hatırlamadığını beyan ettiği,

Tape No:7639’da kayıtlı 02.05.2008 tarihinde Mesut Özcan ile yaptığı görüşmede;  kendisinin “ Görüşme çok olumlu” dediği, Mesut’un “Alo” dediği, kendisinin “Görüşme çok olumlu geçti” dediği, Mesut’un “He” dediği, kendisinin “Derhal dedi bu vatan için dedi bir çivi çakmak değil vatan bir borçtur dedi” dediği, Mesut’un “Hadi canım” dediği, kendisinin “Bunu derhal yerine getircem pazartesi günü bu konuda bilgi vericem size dedi” dediği, Mesut’un “ Süper” dediği, kendisinin “Kapıya kadar yolcu etti uğurladı” dediği, Mesut’un “İnan mıyorum ya” dediği, kendisinin “Evet” dediği, Mesut’un “ Haberal kardeşimiz mi öteki mi” dediği, kendisinin“ Evet evet Haberal Haberal ” dediği, Mesut’un “E hadi bakalım” dediği, kendisinin “Evet” dediği, Mesut’un “İnşallah nerdesin sen” dediği, kendisinin “... ben şimdi havaalanı yolundayım” dediği, Mesut’un “ Havaalanı yolundasın Tuncayım bak bi şey istiyorum senden” dediği, kendisinin “ Söyle canım”dediği, Mesut’un “Bunların hepsi olur geçer  çok daha büyük zorluklarla da karşılaşabiliriz demoralize  olma” dediği,  kendisinin “... ah”, Mesut’un “ Biliyorum” dediği, kendisinin  “Başkası bilmiyor oğlum la” dediği, Mesut’un “ Biliyorum” dediği, kendisinin “Yavrum sen biliyorsun başkası bilmiyor la”, Mesut’un “ Biliyorum biliyorum neler olabiliceğini de biliyorum ama senin çok ciddi bir background un var” dediği, kendisinin “Ya o başka”, Mesut’un “İnanılmaz bir halk desteğin var bak dinle beni bunlardan teselli bulucaz olan şey hoş değil hiç hoş değil sonumuz bunda biliyorum ama biz biz olursak biz güçlü olursak kazanırız Tuncayım” dediği, kendisinin “Tamam canım benim” dediği, Mesut’un “ Yıkılmıycaz bedeli neyse ödiycez” dediği, kendisinin “Tamam canım” dediği, Mesut’un “Ama yıkılmıycaz tamam mı” dediği, kendisinin “Tamam canım benim tamam” dediği, Mesut’un “Kendine iyi bak” dediği, 

Tape No:7665’de kayıtlı 08.05.2008 günü Hulki C. ile yaptığı görüşmede; Hulki C.’nin  “Sen yokken bizim tabelalar söküldü burada” dediği, kendisinin “Yok yok ben söyledim şeyleri sök dedim” “Onu sana anlatıcam gelince onlara şey dedim” dediği, Hulki C. “Anladım ben tahmin ettim de” “Görüşmelerle mi bağlantılı” dediği, kendisinin “yok bu sana başka bir şey anlatıcam Danıştayın 13. Dairesi yayınımızı durdurdu” “Tedbir olarak yapıyorum evet yani gelip mühürlemesinler içeride ki aletleri falan şey yapmasınlar” dediği, Hulki C.’nin “Kimse dokunamaz onlara” “Ne emekler verildi onlar buraya asılırken” dediği, kendisinin “Deli misin sen ya hiç o yüzden” “öyle şey olur mu sadece tedbir onlar duymasın diye söyledim” dediği, Hulki C.’nin “Anladım ne olduğunu bilmiyorum ama söyleme telefonda tamam mı” dediği, kendisinin “Yok söylemiyecem zaten telefonda ama yani geçen sefer sana aktardığım noktaya geldiğimde zaten oturup kararımızı vericez ona göre davranıcaz” “tamamen bir tedbir geçici bir tedbir zaten yani 15 gün içinde esas için öyle bir puştluk yaptı ki Hulkicim yürütmeyi durdurdu karar vermiyor” “Askıda o..... çocukluğu yani şimdi ona karşı tedbir olsun diye yapıyorum” dediği görüşmenin Kanaltürk ün ulusal karasal yayın olmasına ilişkin Danıştay 13. Dairesi yürütmeyi durdurma kararı verdiğini, kanalın kapatılmaması için  tedbir olarak  yayını durdurmaları ile ilgili olduğunu beyan ettiği, 

Tape No.7669’da kayıtlı 09.05.2008 günü Tanju Güvendiren ile yaptığı görüşmede; kendisinin “SORGUYA MI GELİYORUZ İŞİ BİTİRMEYE Mİ” dediği, Tanju Güvendiren’in “HER İKİSİ BİRDEN SON RÖTUŞ” dediği görüşmeyi hatırlayamadığını beyan ettiği,

Tape No:7671’de kayıtlı 09.05.2008 günü Ahmet Ç. ile yaptığı görüşmede; kendisinin “İşte aramışlar bizimkileri biz bunları kapatmaya başlayacaz falan diye şimdi bu esastan görüşmeyi yapacaktı ona bakma imkanımız var mı” diye sorduğu, Ahmet Ç.’nin “pazartesi günü bakarız” “şimdi bakmanın ihtimali yok zaten şimdi gitsen hiç kimseyi bulamayız zaten yani” dediği ve devamında “Sen ne diyosun şimdi SEN BİŞEYLER ANLAMADIM SEN BİŞEYLER ÇEVİRİYOSUN AMA NE” dediği, kendisinin “ÇEVİRİP BİTİNCE SANA ANLATACAM SEN SESSİZ VE SAKİN OL” dediği ,

Tape No:7678’de kayıtlı 14.05.2008 günü İlker Güven ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Biz biz kapıdayız efendim biz kapıdayız efendim” dediği, İlker Güven’in “Tamam söyleyin ismi mi” dediği, kendisinin “Söyledik söyledik isminizi soruyorlar şimdi paşam” dediği, İlker Güven’in “Tamam şey Şener paşayı söyleyin yine geçin” dediği, kendisinin “Olur söyledim yani onuda söyledim şimdi sorucaklar ondan sonra gönderiyorlar paşam herhalde” dediği,

Tape No.7681’de kayıtlı 26.05.2008 tarihinde Mesut Özcan ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Naber” dediği Mesut’un “Tuncay iyidir seni aradım da telefon hep meşguldü“ dediği, kendisinin  “İyi canım benim sen bu arkadaş yarın mı geliyo Ankaraya“ dediği, Mesut’un “Yarın geliyo“ dediği, kendisinin “ONU Bİ İYİ SALDIRTTIR AMA HA” dediği, Mesut’un “Tamam ben onu bastıracam bak bunun arkasında sonra durucaz ben mesela bana uyduyu söyledi uydu işi halloldu şimdi yaptırmış olsa adam başvuracaktı üstümüze kalacaktı” dediği, kendisinin “Lan alsın başvursun vermiyorlar be kardeşim ya” dediği, Mesut’un “Öyle mi” dediği, kendisinin “Ya boş ver sen başvursa üstümüze kalacak ne hiç bişey değil 180 milyar lira para vermezler zaten” dediği, Mesut’un “Anladım” dediği, kendisinin “Tamam mı” dediği, Mesut’un “Tamam” dediği, kendisinin “Sen şimdi kabloyu aldırttır buna” dediği, Mesut’un “Kablo işini hallettiriyorum ben” dediği,  kendisinin “Haydi öptüm” dediği, Mesut’un “Tamam oldu hadi öpüyorum” dediği, kendisinin “Ulusal kablo ulusal” dediği, Mesut’un “Tamam okey oldu“ dediği, kendisinin “22 22” dediği, 

Tape no:7687’de kayıtlı 28.05.2008 günü Merdan Yanardağ ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Şahin MENGÜ aradı beni Anayasa Mahkemesi Raportörü bu bizim belgeselle ilgili olarak CHP den savunma istemiş” “Bunu kaç paraya hazırladınız işte ne yaptınız me yaptınız falan filan gibi şey bunun prodüksiyonunu nasıl oluşturduk seslendirmesi dahil şey bi setin kullanımı dahil 10 000 saatlik filim çekimi dahil ropörtajlar dahil falan filan böyle bir hesaplama yani neler yapıldı bu filim nasıl hazırlandı noktasında kameralar Ankara işte diğer geziler dahil bununla ilgili olarak hani o satın alınan görüntüler dahil şeyden piyasadan bunlarla ilgili olarak bi şey hazırlar mısın lütfen ya” “Öğleden sonra istiyorlarmış” hazırla da Şahin MENGÜ ye yola” dediği, Merdan Yanardağ’ın “sadece not olarak istiyorlar de mi bilgi notu olarak istiyorlar benden” dediği, kendisinin “Tam ne olduğunu yani not olarak istediği şey şey resmi değilmiş gibi yaz o yazıp gönderecek” dediği, Merdan Yanardağ’ın “Tamam .. O RAKAMI.... O RAKAMI BULURUZ” dediği, kendisinin “YANİ BİR TRİLYON BİR TRİLYON İKİYÜZ DE ŞEYİ OLUR KARI OLUR İŞTE” “SEKİZ YÜZ BİR TRİLYON KARI OLUR ÜSTÜNE DE KOYARSIN BİRAZ tamam” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında Anayasa Mahkemesinin konunun usulsüz olmadığını tespit ettiğini beyan ettiği, 

Tape No:7691’de kayıtlı 29.05.2008 günü S.B. ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Hocam dün Mustafa’nın saldırısına mı uğradınız”  dediği, S.B.’nin “herif felaket ya nerden biliyorsun” dediği, kendisinin “Ebru söyledi dedi ki tam çıkarken dedi” “Biliyorsunuz orda oranın arkadaş şeyidir müdavimidir arkada odası vardır” dediği, S:B.’nin “Ben otuz yıldız otuz yıldır bu yoldayım filan falan gibi böyle yuvarlak şeyler söyledi ondan sonra şey koşuyorum moşuyorum bişeyler filan falan vay sahtekar vay vallahi şey yaptım yani” dediği ve görüşmenin ilerleyen bölümlerinde S.B.’nin “ben şeye gidiyorum bugün” “Bursa Cumhuriyet Kadınlarının şeyi var” “Zaten dünde konuştuk ya Cumhuriyet kadınlarının toplantısına gidiyorum” dediği, kendisinin “Çok güzel şeye de söyleyim bizimkilere de söyleyim hemen şimdi size destek olsunlar” “Orda biz dehşetiz çünkü” “TABİ ORDA MÜTHİŞİZ HOCAM BURSA DEDİNİZ Mİ BİZ YIKARIZ ORTALIĞI” dediği ve devamında kendisinin “Pazartesi günü pazartesi günü sizi böyle öğlen saat 15.00 te alacaz akşam biraz geç bırakacaz” “ÇÜNKÜ BİZİM O HANİ Yüksek DÜZEY ARKADAŞ GRUBU VARYA” “O TANIŞMA GRUPLARINDAN BİRİYLE SİZİ TANIŞTIRACAM” dediği,

Tape No:7693’de kayıtlı 29.05.2008 günü Şahin M. ile yaptığı görüşmede; Ş.M. nin “Ya bu Karamehmetle senin aran nasıl” dediği, kendisinin “Karamehmetle aram iyi” dediği,Ş.M. ’nin “Peki ben bu benim Manisa’nın sorunu için gidebilir miyiz herife” “sen randevu alacan” “Bu BMC’yle ilgili tamam” dediği, kendisinin “Bahreyn de döner dönmez sana hemen” dediği ve devamında kendisinin “Dün yazıyı gönderdim yani herhalde bi sıkıntı yoktur” dediği, Ş.M.’nin “Hayır hayır yok ... öptüm seni güzelim” dediği, kendisinin “bu dinleme işi nedir abi ya” dediği, Ş.M.’nin “Dinletmişler yav Tuncay” dediği, kendisinin “O bizim H.N. mu o” dediği, Ş.M.’nin “Bilmiyorum ki eski B. Valisiymiş” dediği, kendisinin “belki H.N. biraz y..k ağızlıdır da” dediği, Ş.M.’nin “Öyle bişey olsa öyle bişey olsa gasteciler elli kere söylerdi” dediği, kendisinin “YANİ FELAKET ÇÜNKÜ YANİ EĞER ONU O AÇIĞA ÇIKARSA BUNLAR FELAKET YANİ” dediği ,

Tape No:7710’da kayıtlı 19.06.2008 günü M.A. ile yapmış olduğu görüşmede; kendisinin “Ne zaman yukarı çıkacaksın abi” “Ona göre organizasyon yapacam bir ara kaçıp yanınıza gelecem BAZI KONULARDA BİLGİ VERMEK İSTİYORUM” “Tamam abiciğim bir aklınıza ihtiyacım var bir kaç konuda” “Bide size bizim yaptığımız çalışmaları göstermek istiyorum ondan sonra devam edelim ağabeyciğim” dediği ve bir süre görüşme yaptıktan sonra kendisinin “...hazırlıklarımızı toplayıp sana gelecem Metin ağabeyciğim” dediği, Metin’in ise “... Mümtaz hocam nasıl iyi mi” “Biliyorsun ilk ben onlan çok uğraştım” “İstanbul ayağını kurmak için uğraştım” dediği, kendisinin “Biliyorum Mümtaz hoca şey bitmiş abi” “Görüşmeler sırasında da artık şey değil yani yani o birşey değil zaten ben... diye bakmıyorum hani dedim bir merkezde oluşum için Cumhuriyetçi seferberlik şeyi” “…o kadar çok şey olacak kabulü artacak tabi bu arada işte şeyle Abdüllatif ’le Mustafa SARIGÜL’le falan birlikte epeyce bir yol alan bazı arkadaşlar var” dediği, Metin’in “Ben Mustafa SARIGÜL ... olmaz Abdüllatif Şener çalışıyor aynı zamanda Turan şeyde çalışıyor Çömez” dediği, kendisinin ise “Çömez ŞEYDE BİZİMKİLERLE GÖRÜŞÜYOR” “Yani o bizimle birlikte hareket eder ama onunla ilgili bir kaç şey aktaracam size” “Abi yokya böyle bir duruş duruyor yani bir kaya gibi abi ya yani bir garipliği var neyse ben size birkaç şey söyledi Yalçın Küçük ben size onları aktaracam abi” dediği,

Tape No:7722’de kayıtlı 21.06.2008 günü Tanju Güvendiren ile yaptığı görüşmede; Tanju Güvendiren’in “Şimdi bak beni Şener paşa aradı” “Benle dedi pazarlık yapmak istiyolar dedi, bi takım adamlar işte Tuncay beş kişiyi sokmak istiyomuş yönetim kuruluna filan ..” dediği, kendisinin “Ben bilmem CHP lilerdir biz bilmiyoruz böyle şeyler” dediği, Tanju Güvendiren’in “Tuncayın grubundan kimse yok de mi” dediği, kendisinin “Hayır .... bizden kimse yok biz pazarlık mazarlık yapmıyoruz bizim hiç bi şeyimiz yoktur” dediği, Tanju Güvendiren in “Şu bi talimat ver şu İP puştlara ya” dediği görüşmenin ADD genel kurul seçimleriyle ilgili olduğunu,  burada geçen İP konusu ise, ipin uçu puştlara kaldı şeklinde bir şeyler söylenmiş olabileceğini, İşçi Partisi ile bir ilgisinin bulunmadığını beyan ettiği,

Tape No:7728’de kayıtlı 25.06.2008 günü saat:20.45 de Yaşar O. ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Sayın Cumhurbaşkanı” diye hitap ettiği, devamında “…seni Cumhurbaşkanı yapıcaz” “Sen ol ki bizde genel sekreter olalım” dediği, ilerleyen konuşmada, kendisinin Cumhuriyet gazetesinin Ankara bürosunun açıldığını, açılışa çağırmadıklarını anlattığı ve “…İlhan Selçuk dedim bize haber gönderince orda 7,5 milyar para şeye o mimar arkadaşa verip 7,5 milyar paramızı hibe ettik hemen çıktık onun için mi dedim bizi çağırmadınız” “…Mustafa Balbay’ı aramıyorum onun dedim karısı dedim AKP ye hizmet vermeye devam etsin kendisi de dedim dolarların hakkını versin Özbeğe dedim” “Ona bir şey demiyorum dedim bizi çağırmadı p..... ya” “O...... çocuğu ya” dediği görüşmenin olağan, şaka mahiyetinde bir görüşme olduğunu beyan ettiği,
Tape No:7731’de kayıtlı 27.06.2008 tarihinde Mesut Özcan ile yaptığı görüşmede; Mesut’un “He Tuncay” dediği, kendisinin “Sen şimdi tıbbi kanal kuruyorsun“dediği, Mesut’un “He“ dediği, kendisinin “Tamam mı“ dediği,  Mesut’un “He“ dediği, kendisinin “Tıbbi kanal için de kanal satın alıyorsun” dediği, Mesut’un “Tamam” dediği, kendisinin “Anladın“ dediği, Mesut’un “Anladım“ dediği, kendisinin “Pazartesi günü İstanbulda olman lazım öğlen” dediği Mesut’un “Öğleyin” dediği, kendisinin “Evet” dediği, Mesut’un “İzin almam lazım olur” dediği, kendisinin “Tamam” dediği, Mesut’un “Alo” dediği, kendisinin “Dinliyorum seni” dediği,  Mesut’un “Tamam” dediği, kendisinin “Tamam” dediği, Mesut’un “Öğlen mi orda olmam lazım” dediği, kendisinin “Evet saat 1 de” dediği, Mesut’un “He sabah erken çıkmam lazım” dediği, kendisinin “Hı” dediği, Mesut’un “Anlaşıldı” dediği, kendisinin “Anlaşıldı mı” dediği, Mesut’un “O gün konuştuğumuzla bağlantılı sanırım bu” dediği,  kendisinin “Evet evet” dediği, Mesut’un “Yemekte” dediği, kendisini “Evet evet” dediği, Mesut’un “Tamam okey” dediği,  kendisinin “Yahudi korktu  yahudi korktu” dediği, Mesut’un “He” dediği,  kendisinin “Yahudi korktu kitlendi  vermiyor” dediği, Mesut’un “Öbürküler vericek hazırlıyorlar”  dediği, kendisinin “He” dediği, Mesut’un “Öbürküler hazırlıyorlar” dediği, kendisinin “Olsunlar yapsınlar onlar hazırlanan kadar” dediği, Mesut’un “Gel bak istersen” dediği, kendisinin “Hazırlasınlar hazırlansınlar tamam mı vermedik o kanal” dediği, Mesut’un “Tamam” dediği, kendisinin “Tamam mı canım“ dediği, Mesut’un “Tamam okey“ dediği, kendisinin “Bütün yetki sende“ dediği, Mesut’un “Tamam olur“ dediği, kendisinin “Ankara da bir medical kanal  Ankaralısınız” dediği, Mesut’un “Tamam“  dediği, kendisinin “O tamam mı” dediği, Mesut’un “Anlaşıldı tamam okey” dediği, kendisinin “Bir medical kanal kurulacak” dediği, Mesut’un “He he” dediği, kendisinin “Bir iki yüze(1 200) başlıcaksın” dediği, Mesut’un “Tamam“ dediği, kendisinin “1 200 le  başlayıp 1,5 (1 500) tan bir kuruş  yukarı çıkmak yok” dediği Mesut’un “Tamam anladım okey” dediği, kendisinin “Tamam mı“ dediği, Mesut’un “Tamam oldu  oldu“ dediği, kendisinin “Dolar” dediği, Mesut’un “Tamam okey” dediği, kendisinin “Şeyi ara Hasan hocayı şimdi” dediği, Mesut’un “Hı“ dediği, kendisinin “Yanında Yahya var dediği, Mesut’un “Hı“ dediği, kendisinin “Aç ona de ki ben arkadaş alıcıyım konuşuyorum de” dediği, Mesut’un “Medical kanal kurcam diyeyim” dediği, kendisinin “Evet evet“ dediği, Mesut’un “Hasan hoca mı  tamam bak arıyorum şimdi” dediği, kendisinin “Şimdi ara yanındakiyle konuş tamam mı” dediği, Mesut’un “Tamam okey okey” dediği, kendisinin “Medical kanal  tamam mı” dediği, Mesut’un “Tamam okey 1.2 den üzere çıkmıyorum” dediği, kendisinin “1.2 sonrada son fiyatın üzerine çıkmıyorsunuz” dediği, Mesut’un “Tamam mı dolar mı YTL dediği, kendisinin “Dolar dolar” dediği, Mesut’un “Tamam okey oldu” dediği, kendisinin “Tamam“ dediği, Mesut’un “Tamam oldu öpüyorum seni” dediği, kendisinin “Dolar yahudi çok şey cin gibi bir herif” dediği, Mesut’un “Tamam tamam” dediği, kendisinin “Deki ben bilmem yani makina ekipman falan filan hepsine bakıcaz hepsini istiyoruz herşey bize lazım” dediği, Mesut’un “Tamam” dediği, kendisinin “Burdaki bina bize lazım herşey lazım biz burdan yayına çıkıcaz de” dediği, Mesut’un “İstanbul ...” dediği, kendisinin “Tamam mı” dediği, Mesut’un “Tamam İstanbul dan çıkıcaz” dediği,  kendisinin “Evet” dediği, Mesut’un “Anlaşıldı tamam şimdi arıyorum” dediği, kendisinin “Tamam mı canım” dediği, Mesut’un “Okey öpüyorum seni“ dediği,  kendisinin “Bana bilgi ver sonra” dediği,  

Tape No:7737’de kayıtlı 22.07.2008 günü Adil Serdar Saçan ile şüphelinin yaptığı görüşmede; bir süre Adil Serdar Saçan’ın Hürriyet gazetesinde çıkan haberlerini övdüğü daha sonra “… bana bir şey göndermiştiniz dosya hatırladınız mı” “O dosyadan var mı elinizde” diye sorduğu, Adil Serdar Saçan’ın “Şuanda yok ama bulurum” “.. o zaman bana faks numarası vereceksin abi şu 5-6 sayfalık olan dimi” dediği, kendisinin de “Evet evet hani şey iki tane şeyle kararla ilgili olan” dediği görüşmenin Biz TV de ele geçen belgelerle ilgisinin bulunmadığını,


Tape No:7739’de kayıtlı 24.07.2008 günü Ayhan Ö. ile yaptığı görüşmede; kendisinin ERGENEKON soruşturmasıyla ilgili ATV binası önüne kalabalık bir gurup olarak gidip gösteri yapmalarını istediği, “Ergenekon artık oğlum bu böyle susmakla falan olacak bişey değil yani bunların a.... koymak lazım” dediği, Ayhan Ö.’nün “benim …msn de şey yazıyor abi zaten her yere koncuyuz” dediği, kendisinin “bak şimdi bu ATV ye bunun haddini hesabını bildirmek lazım tamam mı” “... çabuk çabuk topla karı kız çoluk çocuk ne varsa hadi mahalleyi al eğlenceye gidiyoruz de hadi öptüm seni” dediği,


Tape No.7740’da kayıtlı 24.07.2008 günü saat:21.00 de Evrim Baykara ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Nerdesin lan” “hemen Ankara’da ATV nin önündeki eyleme katılıyorsun bir sürü adam toplayıp oraya götürüyorsun” “saat 10 da seni gebertirim katılıyorum abi falan değil gideceksiniz oraya” “şerefsiz ... ona hazırlık yap ona gidiyorsun senin bacağına s…m vallaha” “Levente söyle hemen ATV nin önüne gidiyorsunuz” “domates domatesle yumurtada götürün yanınızda duvarlarda omlet yapacaksınız” dediği,


Tape No:7743’de kayıtlı 24.07.2008 günü Kemal..? ismli şahıs ile yaptığı görüşmede; Kemal’in “…bişeyler duyduk ATV de ciddi değil demi.” dediği,  kendisinin “Ya 29 Nisan 2007 de Çağlayan mitingi sırasında. O kadar yani….bişey yok ama böyle bu kaşımaları artık bunlara yeter artık kirli bu kirli medya oyunlarına yeter yani bunun tamamının hesabını sormak gerekti onun içinde arkadaşlar ATV nin önüne gidecekler biraz çürük yumurta ve domatesle omlet yapacaklar.” dediği, Kemal’in “İyi burdan ikaz edelim o zaman. Tamam izin alalım ona göre.” dediği, kendisinin “Tabi tabi çok teşekkür ederim çok iyi olur sağolun. Ergenekon ATV’ ye  kon Ergenekon omleti ATV nin duvarında pişer” dediği,

Tape No.7746’da kayıtlı 24.07.2008 günü Evrim Baykara ile yaptığı görüşmede; Evrim’in ATV önüne gelerek basın açıklaması yaptıklarını belirtmesi üzerine kendisinin “Yumurta domates atmadınız mı oğlum. Atın oğlum görsünler onlar domateslerle yumurtaları görsünler eylemin önemi domates yumurta Ergenekon omleti yaptık diye” dediği,

Tape No:7750’de kayıtlı 24.07.2008 günü Temel..? isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Yav Temel’im ne yaptın İstanbul’da ya.” dediği, Temel’in “Vallaha işte biraz karıştırdık ATV nin önünü” dediği, kendisinin “Yav yumurtaları çakamamışsın şunların gözüne ya. Yav bişey olsaydı yav yumurta ve domatesi çakın şu camlara ya. Yav yapın yav yapın ya yapın ya yapın ya. Bi yumurtayla yumurtayla domatesi çak şunlara ya. Çak şunlara çak ya” dediği, Temel’in “Çakacaz o günlerde gelecek merak etme” dediği , bu görüşmelerin kendisi hakkında yapılan yayınlara karşı demokratik tepkisi olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7755’de kayıtlı 28.07.2008 günü Enis isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Sen bu adama gidip bu televizyon kanalını almak mı istiyorsun bu adamdan. Bu Metin SADİ denen adamdan. Doktora söyledin mi yalnız şimdi bu Özgür diyor ki bu herif gidiyor diyo ortalığı karıştırmaya çalışıyor diyor anlaşmayı bozdurmaya çalışıyor falan diyor. Kulaklarını keserim bak … o adamlar sana bak başka türlü bakıyorlar senin kulaklarını keserim bil yani çok canım sıkıldı böyle bir şeye asla izin verme, .. ben çıkarım karşına.” dediği, Enis’in “Abi ben ona söyledim doktora biz aynı Özgür de biliyor Özgür getirdi bize işi” dediği, kendisinin “…sakın ha bu doktor … ekibine yanlış bana yanlış çok üzülürüm çok kırılırım yani kulaklarını keserim ha …Sakın ha Enis sakın .. seni ben çok severim biliyorsun ama duyduklarım .. beni çok üzdü yani .. sen doktor Nazlıkul a yardımcı olacaksın tamam mı….yanisi manisi yok ben çıkarım karşınıza haberin olsun yani pişmişe su katılır mı ulan olmuş bitmiş….ben böyle şeye izin vermem sakın .. o Sabancı ya mabancıya da söyle ...” dediği, Enis’in “Tamam okey. Abi Baran falan teklif verdi ya.” dediği, kendisinin “Ya Baran ın da bacağına tükürürüm Özgür ün de bacağına tükürürüm seninde bacağına tükürürüm eğer bu işi yaparsanız hepinizi gebertirim… o adama yardım edeceksin o kadar söyle onlara da geri çekilecekler bu iş bitti yarın sabah bunla ilgili bir tek gelişme duyarsam sana senin karşına direk ben çıkarım… o Yahudiyi de gömerim zaten o iddianamedeki şeylerle falan filan rahat rahat gömerim zaten boktan bir iş girmişler çıkarmaya çalışıyorum Allah ın Ergenekonu mergenekonu hep gırtlağına kadar bulaşmış .. .” dediği 

Tape No:7757’de kayıtlı 29.07.2008 günü Bedrettin DALAN ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Kayıttasın” dediği, Bedrettin DALAN’ın “Ben burdayım hiç kayıpta değilim sen kayıpsın” dediği, kendisinin “Yok yok ben kayıp değilim şu an kayıttasın” dediği, Bedrettin DALAN’ın “E kayıtta oluyum” dediği, kendisinin “Olma ben seni bulacam merak etme sen” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında,  Hüseyin Nazlıkul’un kızının  Bedrettin DALAN’ın sahibi olduğu Yeditepe Üniversitesine kayıt yaptırabilmek için yapmış olduğu görüşme olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7759’da kayıtlı 03.08.2008 günü Burak ile yaptığı mesajlaşmada; “Ohh Osman Yagmur DERELİ de oldu AKP den bir kisi daha eksildi cok guzel bir gund~” şeklinde mesaj sorulduğunda, mesajı çekmediğini, kendisine başka bir numaradan gönderilmiş olabileceğini beyan ettiği, 

Tape No:7764’de kayıtlı 05.09.2008 tarihinde Mesut Özcan ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Sayın medya patronu nasılsınız efendim” dediği,  Mesut’un “Efendim benim sizden çektiğim nedir” dediği, kendisinin “Sizin benden çektiğiniz nedir efendim yine mi benim adımla” dediği, Mesut’un “Senin bo…. senin bo….  internette  yayın çıkmış Tuncay Özkan Business Channel i satın aldı diye Türksattan yana yakıla beni arıyorlar Böyle bir şey doğru mu diye dedim ki ya kardeşim ağzıma sı…… yeter artık ben dedim masumane  bir Medical Channel kurcam  o kadar reklam şeyim var adamlarla konuştum  hatta Medicanaylada  harbiden konuştum dediği, kendisinin “Niye“ dediği, Mesut’un “Canlı yayında kalp cerrahisinde bi açık kalp ameliyatı yapıcam diye hatta pazartesi günü tekrar görüşücem adamlarla dediği, kendisinin  “Ee“ dediği, Mesut’un “Siz beni bitirdiniz ya dedim ki ben ilahi adalete inanırım  ve hakkımı  haram ediyorum dedim  dedi bunları yapıyorsunuz dedi ben bunları  Mesut bey özür dileriz siz mağdur oldunuz dedim ben bu adamı tanımam etmem daha önceden görüşmüşlüğüm vardır ama“ dediği, kendisinin “Ulan bi safra kesemi aldın başına gelmeyen kalmadı be“ dediği, Mesut’un “Ya dedim  nerden tanıdım  ben bu adamı ondan sonra dedim internet dedim bende sizin hakkınızda asparagas haber çıkartayım dedim bende  bunu haber kaynağı olarak göstereyim yayınlayım oldu mu dedim Mesut bey siz mağdur olmuşsunuz hakikatten dedi ben dedi bunu yönetime ileticem dedi hep bu  yüzden sorun çıkıyor dedi dedim ki yani yazık günah değil mi bana bi dedim kendi paranızı kurtarmak için beni kullandınız dedim yani 600 bin dolar paranızı söyleseydiniz böyle böyle bir borç  var açığımız var  kapatamıyoruz Mesut bey siz bunu hibe eder misiniz deseydin ben size dedim hibe ederdim dedim hiç olmazsa başımı daha büyük bela sokmazsınız durun dedi ben bi konuşayım dedi bu böyle olmucak olmucak dedim ben hakkımı helal etmiyorum dedim kul hakkı çok dedim çok önemli siz benim hakkımı yediniz” dediği, kendisinin “Sen onlara deki Tuncay Özkan ın  olsaydı sen nah vermezdin o kablo kanalını” dediği, Mesut’un “Ya” dediği, kendisinin “O senden sivri zekalıdır sen merak etme” dediği, Mesut’un “Ya ya ya bi yandan Bitlis işiyle uğraşıyorum Tuncay  istifa  edicem heralde öyle gözüküyor” dediği,  kendisinin “Et boş ver ya” dediği, Mesut’un “Yürütmeyi  durdurma  hikayesi tırt yalan dolan yani” dediği, kendisinin “Durdururlar be ne olcak” dediği Mesut’un “He” dediği,  kendisinin “Onu durdururlar” dediği, Mesut’un “Yok ya 3 ay falan sürücek ben bu esnada Bitlise gitmek gerekicek” dediği, kendisinin “boş ver” dediği, Mesut’un “Bitlis te de  giderken sağ salim gidersek gelirken de sağ salim gelebilir miyiz yani” dediği, kendisinin “boş ver” dediği, Mesut’un “Olaya terör süsü verebilirler” dediği, kendisinin “Et istifanı” dediği, Mesut’un “Olmazsa öyle yapıcam ya senin yüzünden bi televizyonumu kuramadım eşşoğlu eşek” dediği, kendisinin “Valla” dediği, Mesut’un“ Gördüğüm ilk anda dövücem seni” dediği, kendisinin “Ne oldu  peki şimdi durumun ne” dediği, Mesut’un “Valla görüşcek yönetimle dedim ki ben mağdurum kardeşim sı…. ağzıma siz kendi paranızı tahsil etmek için beni kullandınız dedim” dediği, kendisinin “Bastır bastır”  dediği,  Mesut’un “Yok söyledim Özcan bey bakalım ben dedi yönetime yönetim bunu aratmış çünkü bi araştır diye” dediği, kendisinin “Tamam“ dediği,

Tape No:7768’de kayıtlı 09.09.2008 tarihinde Merdan Yanardağ ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Merdancım  nasılsın” dediği, Merdan’ın “Merhaba iyiyim teşekkür ederim iyi bi arıyım dedim her şey yolunda bide Emin ÇÖLAŞAN geldi ziyaret etti” dediği, kendisinin “Hayret dediği, Merdan’ın “Evet çok selam söyledi emrinizdeyiz emrinizdeyim diyor baya kaldı herkesi dolaştı” dediği, kendisini “İyi ama deseydin üst kattan aşağıya gelecen bi şey yok deseydin” dediği, Merdan’ın “Evet” dediği, kendisinin “İyi çok güzel vallahi” dediği, Merdan’ın “Yani öyle bi şey yaptı öyle bi jest yaptı bilgin olsun yani hoştu” dediği, kendisini “İyi güzel iyi güzel” dediği, Merdan’ın “Yani şey yaptık oturduk kahve içtik çok selam söyledi”  dediği, kendisinin “Sağolsun sağolsun”  dediği, Merdan’ın “Şimdi vaziyet bu” dediği,  kendisinin “Bide bu şeyler DVDleri aman okutacak bi alet bulsunlar ya bi Çin malı”  dediği, Merdan’ın “Buluyorum buluyorum  buluyorum bi şey söyliyecem bu Muhammet hoca şimdi üç gün sonra gelecem dedi ama yani abuk sabuk adamlar gönderiyor buraya yok programın adını Pergel Teorisi yapalım biz pek dini sohbet yapmayacağız diye ben bunu yarın ... kaldırıyorum” dediği, kendisinin “O ne demek ya o ne demek ya anlamadım” dediği, Merdan’ın “Pergel Teorisi ya bende anlamadım ya teorileri konuşacaz pek İslami sohbet yapmayacağız dediler böyle olmaz yani program” dediği, kendisini “Nasıl ne diyor anlamadım ki onu ben ya ne demek istiyor sen ona deki hocam şimdi ramazan boyunca bunu yapacaz” dediği, Merdan’ın “İslami bilimler filan” dediği, kendisinin “Şimdi ramazan boyunca bunun sohbetini yaparız” dediği,  Merdan’ın “Pergel Teorisi” dediği, kendisinin “Sen canın pergel mi anlatmak istiyor dörtgen mi anlatmak istiyor gel anlat ondan sonra ama ondan sonra ama bunu bi program şeklini formatını falan ondan sonra konuşuruz de gelsin herif lazım çünkü ben onu kullanacam Doğuda Güneydoğuda” dediği, Merdan’ın “Öyle mi iyi tamam tamam” dediği, kendisinin “Ona deki sen tamam kardeş Pergel Teorisi mi anlatıyorsun programa bi pergel teorisi olmaz de ramazan sohbeti olur ramazan sohbetinde ramazan sohbetinde devam edecez burda de sen ramazan sohbetinden sonra gel program projeni getir onu değerlendirelim de”  dediği, Merdan’ın “Tamam” dediği, kendisini “Deli çıkıyor hepsi deli çıkıyor ya manyakların” dediği, Merdan’ın “Ya hiç sorma ... ben değiştirmedim zaten ramazan sohbeti... dediği, kendisinin “Allah Allah” dediği,  Merdan’ın “Tamam ben hallederim sen merak etme”  dediği, kendisinin “Tamam canım sağolasın dediği, Merdan’ın “Tamam teşekkür ederim” dediği, kendisinin “... Çok satıyor muyuz ... çok satıyor muyuz”  dediği Merdan’ın “Efendim” dediği, kendisinin “... Çok satıyor muyuz”  dediği, Merdan’ın “Yok çok satmıyoruz hayır genel iskeleti koruyoruz”  dediği, kendisinin “Tamam yani o DVD leri okuyalım aman iki tane alalım okuyan cihazdan bilgisayara aktaralım okuyan cihaz yoluyla öyle girelim çok daha şey olur”  dediği,  Merdan’ın  “Öyle yapacaz bi yolunu bulacam ben” dediği, kendisinin “Tamam canım sağolasın” dediği, Merdan’ın “Hadi görüşürüz hoşça kal” dediği,

Tape No:7774’de kayıtlı 04.01.2008 günü Nihan D. ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Kızım ATV haberde Tuncay Özkan’la işte Tuncay Özkan’la Ergenekon bağlantısı çıktı Muzaffer Tekin’le Tuncay Özkan’ın fotoğrafını bulduk diye yayınladılar fotoğraf da ne fotoğrafı biliyor musun hani 30 da 29 da Çağlayan mitingi yaptık ya. Mitingde gelip adamın benim elimi sıkma fotoğrafı saat 22 de herkes ATV nin önüne gidiyor sende ATV nin önüne bir koli yumurta al git. Hemen git valla saat 22 de herkes orda olucak gidiyorsunuz orda duvarlarına camlarına yumurta domates omlet yapıyorsunuz Ergenekon omleti tamam mı.Kaç tane yumurta atıldı hepsini istiyorum senden görevlisin fırla koş...sana görev veriyorum doğru ATV nin önüne” şeklinde talimat verdiği, karşıdaki şahsın  bunu kabul etmediği, bunun üzerine kendisinin “Ne demek ulan bu görevden kaçılır mı sen BKK üyesi değil misin yönetim kurulundaydın be. Allah seni nasıl bilirse öyle yapsın…”

Tape No:7778’de kayıtlı 04.01.2008 günü X şahsın; “Tuncay sen benim namusuma ve çocuğuma el koydun” şeklinde mesaj çektiği, kendisinin 08.01.2008 günü saat: 08.14 te gönderdiği bir mesajda “Çok seyi namusla yapmak istiyorsak, namusluysak, M.Tekin tutsak.Namusluysan haber yap!..Ki o adam asla çete degil..."12 Eylülden beri ilk kez, sorgusuz” yazdığı mesajla ilgili olarak Emniyet beyanında, şahsın kim olduğunu bilmediğini, mesajı hatırlamadığını, 

Tape No:7779’da kayıtlı 04.01.2008 günü Murat isimli bir şahısla yaptığı görüşmede; Muhittin isimli şahıstan bahsettiği; bu bağlamda kendisinin “…Saat 16 da geliyor Muhittin. Şey çok iyi olacak gelsin 60 kişilik tam 60 kişilik bir kadro kurdurucam ona tamam… sen şimdi onunla konuş. De ki yani istiyorsan şey yapalım birlikte toplantı yapalım Tuncay abi ile birlikte de. Ondan sonra bana açtı dedi ki de sen işte Muhit’din bey'e ben görev verdim böyle böyle oldu o söyledikten sonra yapacak bir şey yok bende çok memnun oldum de. ….” dediği, muhatabının “Tamam abi” dediği, kendisinin “Yani adamın anasını iyilikle belleme operasyonu yapacağız. Tamam kolay gelsin bana bilgi ver hadi hoşça kal” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, görüşmede adı geçen şahısların dernek içerisindeki çekişmeleri ile ilgili olduğunu beyan ettiği, 

Tape No: 7793’de kayıtlı 21.01.2008 günü Ahmet Ç. ile yaptığı görüşmede; Ahmet Ç.’in “Senin bu televizyonun ve Radyonun şeylerini yürütmeye durdurmaları ile birlikte red kararlarını şey istiyor ULUSAL KANAL istiyordu sen başında istemiyordun şuan ULUSAL KANAL istiyormuş verelim mi bunları sen verilmesin diyordun zamanın da.” dediği, kendisinin “Yo ver ya ver ne olacak. ULUSAL KANAL bizim kanalımız ya ver gitsin.” dediği,  muhatabın “Oğlum başına iş açıyorsun ben. Sen bir yerde seninkiler hüküm değil adamlara baskı yapmışsın ... kaldırtacaksın kararlarını.” demesi üzerine  “O zaman verme. Verme o zaman.” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, ,Ahmet Ç.’ nun halen ifadede hazır bulunan avukatı olduğunu, 15 yıldır avukatlığını yaptığını, Telefon görüşmesinde geçen konu Kanaltürk televizyonu ve Kanaltürk radyosu için Ankara 9. ve15. idare mahkemelerinde alınan, kanalın ulusal olmasına ilişkin kanal lehine verilen yürütmeyi durdurma kararları ve RTÜK’ün bu karalara yaptığı itirazların bölge idare mahkemesi tarafından reddine ilişkin frekansın ulusal karasal olmasına ilişkin kararlar olduğunu, kararların daha sonra iptal edildiğini, avukatının bunların kesinleşmeden emsal olarak başkalarına verilmesini uygun bulmadığını,  Ulusal kanalın yayın politikası olarak kendi kanalları ile benzer çizgide olması sebebiyle bu şekilde konuştuğunu, Ulusal kanal ile herhangi bir ilişkisinin bulunmadığını, bu kanalın Doğu Perinçek’in kontrolünde olup olmadığı veya ona ait olup olmadığını bilmediğini,

Tape No:7794’de kayıtlı 21.01.2008 günü X şahıs ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Bi de şöyle düşün bak. MELİH İLE TAYYİB'İ KAPIŞTIRIP” dediği, X şahsın “Tabi ki onu düşündüm. Şimdi ama, bu oyuna bence düşecek gibi bir durum yok ki şuanda yani MELİH İLE TAYYİB. Tuncay Özkan benim gözümü açtı o yüzden.” dediği,  kendisinin “Telefonda konuşma nerden çıkartıyorsun senin çok... Ampul patlatalım …” dediği görüşmeyi hatırlayamadığını beyan ettiği,


Tape No:7800’de kayıtlı 30.01.2008 günü M. Şener Eruygur ile yaptığı görüşmede; Şener Eruygur’un kendisine gönderdiği bir CD için teşekkür ettiği, devamında Şener Eruygur’un “İşte bu birlikteliği bu ortak davranışları geliştirmek sureti ile bölüp parçalayarak değil biz bu işin üstesinden gelebiliriz. …yeni bir açılıma ihtiyaç var bakın gözümüzün önünde gidiyor koca ülke. Evet Bu MHP denen adamlar.” dediği, kendisinin “Maalesef paşam alçaklar.” dediği, Şener Eruygur’un “Yüzde beş'i en aşağı yüzde beş'i laik kesimden aldılar bunlar oyları. Ama bu kadar ihanet ediyorlar içlerinde bir sürü de güvendiğimiz insanlar var.” dediği, kendisinin “Ben dün İlhan abiyi de ziyaret ettim akşam... dedim ki yani abi ne istiyorsanız onu yapalım. Bu konu da ben parçalanmaya bölünmeye çok karşıyım benim adıma. Konuşma hakkı veriyorum size ne istiyorsanız yapın. Ama birlikte hareket edelim beraber olalım. Bağımsız tek tek ayrı ayrı hareket etmeyelim.” dediği, Şener Eruygur’un “Tabi tabi bu iş  bizi küçültecek başka da bir şeye yaramıycak ... çok güzel bu yüzden gittiğim yerlerde de artık bunları yavaş yavaş gündeme getiririm. Çalışmanızı sürdürürün ama dediğim gibi akıllı bilimsel, .. Yani bu çevrede ki etkilerini çok iyi tartarak bir grup şeyi ile aracılığı ile faaliyetleri yürütmekte fayda var onu da başlattınız çok mutlu oldum” dediği, kendisinin de “Tamam paşam” dediği görüşmenin olağan bir görüşme olduğunu beyan ettiği,

Tape No:7801’de kayıtlı 31.01.2008 günü saat: 14.27 de H. Tolon ile yaptığı görüşmede; aranızda düzenlenecek olan bir organizasyondan bahsettiği, bu bağlamda organizasyonu kimin organize ettiği konusunda konuştuğu, Hurşit Tolon’un “Hemen bilgi vereyim beni 14 Nisan çalışma grubu adına. Ankara’dakiler adına Şenal SARIHAN aradı. Dedi ki ben bu grup adına arıyorum biz Anıtkabire gireceğiz ayın ikisinde. ..Hayır niye biliyor musunuz hep öyle yap... aziz dostum biz senle kader arkadaşıyız kader arkadaşı. Beraber çıktık yola hatırlarsan, şimdi beni de başladılar sana saldırıyorlar şimdi bana da saldırıyorlar.” dediği ,

Tape No:7809’de kayıtlı 06.02.2008 günü M. Şener Eruygur ile yaptığı görüşmede; ortalığın çok karıştığından bahsettiği, bu yüzden İzmir’e gittiği, Şener Eruygur’un buna karşılık ortak bir faaliyetle ilgili bir gün tespiti yaptıklarını ve bununla ilgili olarak kendisi ile bir an önce görüşmek gerektiğinden bahsettiği bu çerçevede Şener Eruygur’un “Yarın görüşelim şimdi böyle çokta fazla da müdahale de etmek istemiyorum böyle parça parça şeylere de belki ihtiyaç var. Ama daha akıllı şeyler yapmak lazım.” dediği,  kendisinin de “Biraz salmazsak çok parçalancaz yoksa” dediği, Şener EGUYGUR’un “Tuncay bugünkü sen kendi elemanlarınla mı konuşacaksın. Şimdi onlara söylenecek şey şu kesinlikle ayrılma bölünme bir şey olmamalı. Merak etmeyin herkes aynı heyecanınla yaşıyor. Tabiatıyla bir olayla ilgili 500 tane reçete yazılır ….Heyecana gerek yok soğukkanlılıkla akıllı şekilde haklıyız çünkü haklı olduğumuz için bakın şimdi şey ne yapıyor o Yani Bahçelinin verdiği cevap yani kendi yaptığı şeyin kötü bir şey olduğunun bilincin de artık etrafa şey atıyor çamur atıyor. Allah Allah anladı benim mektubu okudun, okumuş muydun.Ya ya yani o kadar şeyi de gül nazik bir üslübla yazdım çok sert bir mektup yazmışlardı aldım kendi kalemimle sağını solunu düzelttim çok nazik bir mektup yazdım.” dediği, kendisinin Devlet BAHÇELİ’yi kastederek “Bunun karşılığında Türk milliyetçiliğine düşman oldun.” dediği,  Şener Eruygur’un “Düşman evet. Cumhuriyet Anayasanın ön gördüğü düzeni savunuyoruz elimizden geldiği kadar sorumluluk duygusu içinde hareket ediyoruz bi de arkadaşlarımıza bunu söylemek lazım bir taraf bu devleti parçalamaya çalışıyor.” dediği kendisinin de “Tamam paşam ben ileticem” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, ADD seçimlerindeki iç karışıklıktan bahsettiğini beyan ettiği, 

Tape No:7811’de kayıtlı 06.02.2008 günü T. Güvendiren ile yaptığı görüşmede; kendisinin “.. komutanım şu H. bey H.G. bir oya kalmış şeyde Yargıtay da. BİR TANE OY VERDİRSENE” dediği, Tanju’nun “Konuşacağım senle ya gel nerdesin sen ya” dediği, kendisinin “Tamam tamam şunu sen bir sağla bir oy” dediği görüşmenin şakadan ibaret olduğunu beyan ettiği,

Tape No:7815’de kayıtlı 09.02.2008 günü X şahıs ile yaptığı görüşmede; uzun bir süre Hulki CEVİZOĞLU’nun bir programından bahsettiği, devamında CHP ile ilgili olarak görüşmeye başladığı, bu çerçevede X şahsın “Ya Tuncay gözünü seveyim şu Halk ... halletmek lazım ya.” dediği,  kendisinin  “Yapcaz yapcaz abi martta o işi bitirecez.” dediği, X şahsın “Bitmesi lazım abi bu B.… çekilsin köşesine desin ki kardeş.” dediği,  kendisinin “Abi yok ya bu eş……. abi dur sen.” dediği, X şahsın “Gider değil mi” dediği, kendisinin “Gider gider abi sen merak etme biraz daha kalır sonra gider. Nisanda parti kuracam abi. Bitmiş o CHP'ye….D…. B….. bana yalvardı milletvekili ol diye si....r  git dedik ya boş ver.” dediği, X şahsın “Ama gerçekten çok iyi bir alternatif yaratmak lazım abi Türkiye'de bir rüzgar estirmek lazım bu gençliği toparlamak lazım gençlik darmadağın kardeş peki çok çok” dediği görüşmeyi hatırlamadığını beyan ettiği,

Tape No:7817’de kayıtlı 12.02.2008 günü Fuat Y. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; Fuat’ın şüpheliye çalışmalarının nasıl gittiğini sorduğu, kendisinin de “ Koşturuyoruz boğuşuyoruz valla Fuatçım ya.” dediği,  Fuat’ın “Abi boğuşursun helal olsun sana valla helal olsun sana bu halk da alttan biraz bunun peşine takılırsa” demesi üzerine kendisinin “Şu bizim eski zamanlardaki gibi mahalle direniş komiteleri gibi yürüyelim diyorum ya” dediği görüşmeyi hatırlayamadığını beyan ettiği,

Tape No:7818’de kayıtlı 12.02.2008 günü X şahıs ile yaptığı görüşmede; X şahsın “Siyaset ne yapıyor” diye sorması üzerine kendisinin “İyi gelecem konuşacaz.” dediği, muhatabının “Parti yapma bence bu halk hareketi yap gel beni dinle böyle daha iyi. Ya partide adamı şey yapıyorlar” demesi üzerine kendisinin “Si...ir kim yapacak a....a koyarım onların ben ya o MHP ile CHP'yi si....cem ben o MHP ile CHP'den geriyi bırakmayacağım onlar görecekler dünyanın kaç bucak olduğunu şe.....ler” “Tamam MHP ve CHP'nin ağzına sı.....m görecek onlar” dediği, x şahsın “Çok hayırlı bi iş yaparsın abi” dediği, kendisinin “Onların ağzının ortasına sı.....m her ikisinin de…Ya si....sin senin o Deniz BÖLÜKBAŞI aldı götürdü bunları götürdü MHP'yi Amerikan’ın kucağına oturttu geri z.... a…. ö.... dediği görüşmedeki  muhatabını  hatırlamadığını, siyasi sorunlar nedeniyle öfkeli olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7838’de kayıtlı 16.05.2008 günü X Şahıs (0 533 669 94 02) ile yaptığı görüşmede; (X şahsın Antalya dan aradığı anlaşılmaktadır). X şahsın “….. şimdi biz ne yapalım” dediği, kendisinin “…her şeyi yapın ya bundan sonra atış serbest” dediği, X şahsın “… Kanaltürk len ilişkimizi keselim mi” diye sorduğu, kendisinin de Kanaltürk ile ilişkisini kesmesini ve Bizim Kanal, Bizim TV nin telsilcisi olmasını istediği görüşmenin gönüllü olarak TV. temsilciliği yapan,şahısla yapılan bir görüşme olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7842’de kayıtlı 21.05.2008 günü Anet SAHAKYAN ile yaptığı mesajlaşmada; “05345223834 İlhan SELCUK kendisininle gorusmek istiyomus. Bu numaradan gorusturmesi icin tahsin beyi arayacakmis” şeklinde gönderdiği mesaj ile ilgili olarak Emniyet beyanında, Anet SAHAKYAN’ ın sekreteri olduğunu, İlhan Selçuk bir dönem rahatsızlandığı sırada onu ziyaret etmesi ile ilgili görüşme olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:7860’da kayıtlı 17.04.2008 günü Adil Serdar Saçan ile yaptığı görüşmede; Adil Serdar Saçan’ın “Alakasız bi numara versene” “Alakasız bi numara verir misin” dediği, kendisinin “Alakasız bi numara vereyim alakasız numara veremem dışarıdayım” “ben seni arayayım” dediği, Adil Serdar Saçan’ın “Yok hayır sen beni arama” dediği, kendisinin “alakasız bi numara vermek için alakalı bi yerden arayayım” dediği görüşmenin ESPRİ AMAÇLI olduğunu beyan ettiği, 

Önceki görüşmeden hemen sonra 17.04.2008 günü saat 14.00’da Adil Serdar Saçan ile yaptığı görüşmede; kendisinin “0 535” “411” “78 17” telefon numarasını verdiği, 

Tape No:7868’de kayıtlı 01.07.2008 günü saat 18.03 te Elif Y. ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Deniz Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Ö.Ö. ile A. beyin bi konuşması varmış” “O konuşmaya binaen ifade vermeye çağrılabilirmiş” dediği görüşmenin internet sitesinden edindiği bir haber olduğunu beyan ettiği, 

Biz televizyonunda yapılan aramada, 2001 ve 2002 yıllarında dönemin Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürü Adil Serdar Saçan tarafından başta Devlet Güvenlik Mahkemesi olmak üzere değişik makamlara hitaben yazdığı farklı konulardaki GİZLİ gizlilik dereceli yazılar ele geçirilmiş, bu yazıların içeriğine bakıldığında, söz konusu resmi yazıların paraflı suretlerinin olduğu hususu şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ a sorulduğunda,  belgeleri hatırlayamadığını, başka şahıslara ait olabileceğini beyan ettiği anlaşılmıştır. 

Tape No:7870’de kayıtlı 09.07.2008 tarihinde Mesut Özcan ile yaptığı görüşmede; Mesut’un “Şimdi şöyle Yahyayla konuştum dün en azından herhal de bir 20 defa falan aradım ondan sonra dedimki kardeşim uzatıyorsunuz da uzatıyorsunuz ben dedim kabloyu çıkartmak üzereyim yarın birgün çıkacak al dedim kanal kendinizin olsun çünkü dedim benim için önemli olan  sadece kablosuydu bunu aldıktan sonra dedim size geçmiş olsun ilgilenmiyorum dedim artık bugün saat ikiye kadar yaptınız yaptınız yapmadınız dedim münasip bir şekilde kullanırsınız .. kanalı diye  söyledim Yahya şimdi konuştum tamam mı yok dedi abi bu gün yüzde yüz ... ben bıktım dedim böyle at at at at dedimki adam verecekse başkasına versin kardeşim dedim ben ... o zaman bugün detlayn ve bu gün oldu odlu olmadı dedim geçmiş olsun yok bekleyelim  şöyle böyle kıvamın da  zart zurd dedim istemiyorum ben bilgin olsun ... ben gece oldukça uzun bir süre konuştum dedi ben çünkü gece kaç defa aradım  onu ben” dediği, kendisinin “Hı hı” dediği, Mesut’un “Ondan sonra dedi ki abi dedi oda bitmiş bir vaziyette başka dedi alternatifi yok birazcık daha çıksınlar yok dedim ben çıkamam onu da aynen söylemiş ... çıkmıyor demiş verdiği fiyat aynı değişen birşey yok o yüzden kararınızı verin dedim öbür gün ilgilenmiyorum dedim yarın Perşembe  Cuma günü  .. kanal sizin olsun istediğinize verirsiniz bugün saat ikiye kadar bu iş halloluyor” dediği, kendisinin “Tamam canım” dediği, Mesut’un “Tamam mı” dediği, 

Tape No:7889’da kayıtlı 18.05.2008 günü, Hurşit Tolon ile yaptığı telefon görüşmesinde; Hurşit Tolon’un Yaşar O. ile konuştuğunu söyleyerek, “Bir dakika arkadaş sen tarihe geçtin bir daha söylüyorum sen bizim gönlümüzdeki yerinde oturuyorsun” dediği, daha sonra Televizyonun satılmasından bahsettiği, kendisinin de “Bizim Kanal olarak Televizyon yayınına başlayacağını anlattığı, Turan Çömez ile görüşme yapılmasından bahsettiği  görüşmeyi hatırlamadığını, Turan Çömez ile bir kez canlı yayında program sırasında görüştüğünü beyan ettiği,

Tape No.8103’de kayıtlı 30.04.2008 tarihinde Mesut  Özcan ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Ne haber aslanım” dediği, Mesut’un “İyidir telefonum aramaya devam ediyor” dediği, kendisinin
“Ha ne” dediği, Mesut’un “Bi yandan seninle konuşuyorum bi yandan telefon tekrar aramaya devam ediyor hatları karıştırıyor bu sizin çakallar” dediği, kendisinin “Ha çok güzel çok güzel”  dediği, Mesut’un “Sen ne zaman gelecen” dediği, kendisinin “Ben perşembe günü perşembe günü ordayım” dediği, Mesut’un “Ha bugün gelmeyecen” dediği, kendisinin “Yok bugün gelmiyorum Perşembe” dediği, Mesut’un “Anladım dün akşam söylediğimi anladın mı” dediği, kendisinin “Anladım anladım gelecem telefonda konuşma diye şey yaptım” dediği, Mesut’un “Ha kanıtları var” dediği, kendisinin “Gelcem ...” dediği, Mesut’un “Tamam mı” dediği,  kendisinin “Tamam canım” dediği, Mesut’un “Belge var belge” dediği, kendisinin “Perşembe günü sendeyim” dediği, Mesut’un “Tamam araştırmacı gazetecilik devam ediyor” dediği, 

            Tape No7722-1, 21.06.2008 günü saat:21.23 de Tanju Güvendiren ile yaptığı görüşmede; Tanju’nun “Ben adama beni aradığımda söylediğini ilettim, bana destek versin diyo ben şimdi senden bişey rica ediyorum…” dediği, kendisinin de destek vermeyeceğini, yalan konuştuğunu anlattığı “.. ADD Genel Başkanı yalan söyler mi ya…” “Bu harp bu BU HARBİYEYİ KÖKÜNDEN KALDIRMADIKÇA BU ÜLKE DÜZELMEZ ZATEN…” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında hakkında konuştuğu kişiyi tam olarak hatırlamadığını, Harbiyeyi kökünden kaldırmadıkça… şeklindeki sözlerinin sinirle söylenmiş olduğunu beyan ettiği,

Tape No:7756-1, 28.07.2008 günü saat: 23.42’de Yahya G. ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde; Yahya’nın “…Özgür’le konuştum ÖZGÜR’E DİYORUM ANLATSANA BEN ANLATAMAM DİYOR BENİM HAYATIM KARARIR Ankara’dan çok önemli bir yerden şuanda telefonum dinlenebilir söyleyemem sana diyor” dediği, kendisinin “…nedir o karının adı ya işte SABANCI” “Dilek onun kocasını çok iyi ben tanıdığı bi şeyi vardı onu aradım KADIN AMERİKA’DAN BENİ ARADI” “Evet ben kadınla konuştum kadın bana dedi ki bu işi olmamış bilin aradığınız için çok teşekkür ederim hayırlı olsun dedi ben talimatı veriyorum dedi yarın görüşmede olumsuz sonuçlanacak bilginiz olsun” dediği, Yahya’nın “Beni söyledin mi abi” dediği, kendisinin “Yok yok yok hiç tanımıyorum ben seni” “Enis mi hayır hiç Enis’te senin adını geçmedi bile” dediği, Yahya’nın “Tamam güzel yani bizim kurgulamamız daha iyi oldu” dediği, bir süre sonra Yahya’nın “Bak biz demiyoruz” “Yarın saat on ikide 1 milyon dolar para getireceklerdi buda ... kabul ediyordu her işi riski göze alıyordu iş bitiyordu” “Yani 550 bin dolar için satılıyorduk” “Ama hayırlısı olsun yani bunu yapmamız gerekiyordu” “Ama Özgür’ün ... nasıl diyor yarın diyor yine mi ... yarın diyor Enis’in işi olmayacak ama sen yine geleceksin 1750 ... vereceksin diyor” “Neyse sabah o telaşla Özgür’de onu şey Enis’te şey yaparsa biz öğlen gider bi yemek yeriz” dediği görüşmedeki konuların Business kanalın alınmasıyla ilgili olduğunu beyan ettiği,

Tape No:7736-1, 16.07.2008 tarihinde Yahya G. ile yaptığı görüşmede; kendisinin “İyi vallahi Mesut bir şey söyledi doğru mudur” dediği, Yahya’nın “Doğru doğru da bi senle konuşmam lazım nerdesin” dediği, kendisinin “Ben şu anda havaalanındayım Diyarbakır’ a doğru gidiyorum” dediği, Yahya’nın “Yapma ya” dediği, kendisinin “Hayırdır. İstersen dönüyüm yani” dediği, Yahya’nın “Yani bi daha sonra gidemez misin“ dediği, kendisinin “Sen ne taraftasın” dediği Yahya’nın “Bin şimdi Levent tarafındayım adliyedeyim de ...” dediği, kendisinin “Ha. Nedir sorun” dediği, Yahya’nın “Son uçak, hayır bir son stratejiyi bi belirleyelim de, ne zaman dönecen” dediği, kendisinin “Ben pazartesine kadar oralardayım ya o zaman kadar kalmasın ne olur yarın çözelim bu işi artık bitsin” dediği, Yahya’nın “E O ZAMAN AKŞAM NORMAL EVDEN KONUŞALIM” dediği, kendisinin “Tamam o zaman BEN SANA BAŞKA BİR TELEFON NUMARASINDAN ULAŞACAM” dediği, Yahya’nın “Tamam evin numarasından konuşuruz” dediği, kendisinin “Tamam ben sana ulaşacam tamam sen merak etme” dediği, Yahya’nın “Tamam” dediği, 

Tape 174, 16.09.2007 tarihinde M.Fikri Karadağ ile Kemal C. arasındaki görüşmede özetle ; Kemal’in  “Tuncay Özkan bişey başlatmış..” “Biz kaç kişiyiz diye, şimdi birmilyon kişi Ankaraya topluyo” “… gidelim mi efendim” dediği, M.Fikri Karadağ’ın “toplasın bakalım” “Gideriz, gidilir artık başka bişey olarak gidilir boşver” “ onlar.. boş laflar Anayasa değişiyo,  artık bu iş bitti” dediği, Kemal’in “Gidiyo memleket, teslim mi olacaz başkanım” dediği, M.Fikri Karadağ’ın “.. Ş…O..  Korumak Ve Kollamakla Yasal Olarak Görevli Olan, Emrinde Milyon Tane Asker olan o…ç.. teslim oluyosa bizemi düşecek” “tankı, topu, uçağı, gemisi bende değil onlarda, onlar ne gerekiyorsa yaparlar” dediği, Kemal’in “…belki daha beklediği vardır genel başkanım” dediği, M.Fikri Karadağ’ın “onlar bekleseydi, biznen temas kurarlardı ne yapayım” “Ancak ölüler fikir değiştirmez” “… kimisi bizim farklılıklar zenginliğimiz diyo, o…  işte öyle kandırıyorlar bizi” dediği ,

Tape:3539  08.12.2007 tarihinde  sanıklar  Kemal Alemdaroğlu, H. Ümit Sayın ile görüşmesinde özetle; Ümit’in “Yarında gaz alma operasyonu var Tandoğan’da Tuncay Özkan” dediği, Kemal’in “O nedir Tuncay Özkan mı yapıyor” “Türkiye Barolar Birliğimi yapıyor” dediği, Ümit’in “Onlarla koordineler Şener Paşaya ulaşamadım Şener Paşa ile buluşacaktım herhalde oda Ankara’da ee yani şey bir keşmekeştir devam edip gidiyor ne olduğu belli değil alo” dediği, Kemal’in “Yani Tuncay Özkan mı yapıyor Türkiye Barolar Birliğimi anlaşılmıyor Barolar Birliğinin yapması gereken bir şeyin Tuncay Özkan niye yapıyor” dediği, Ümit’in “Tuncay Özkan zaten çok uzun süre önce izin almıştı hocam birkaç kişiyiz com da ki aktivite için Tandoğan’da toplanacaktı her halükarda şimdi birleştirdiler bu şeyle ee Barolar Birliğinin yapması gereken davayı bu günde Hukuk Dekanları itiraz etmişler böyle şey olmaz diye alo” “Hiçbir şey olmuyor hocam Asker satıyor Ülkeyi” “Hiçbir şey olmuyor Asker satıyor Ülkeyi hocam” “biz yapacağımızı yaptık sizde bende yapacağımızı yaptık” dediği,

Tape :1421  Sanıklardan Güler Kömürcü’ nün 09.01.2008 tarihinde  A.T. ile görüşmesinde özetle;  Görüşmenin başında G.Kömürcü A.TÖRÜNER ile karşılıklı sohbet ettikten sonra G.Kömürcü’ nün telefonu yanında bulunan M.Zekeriya Öztürk'e verdiği, A.TÖRÜNER’ in M.Z.Öztürk'e hitaben "Biz öğlen yemek yedik hanımlar bu ADDnin şeyi Yeniköy Şubesine üye kaydediyorlarmış bizim arkadaşlar onlarda" "Bugünde onların en yüksek başındaki Orgeneral kim" dediği, M.Z.ÖZTÜK’ ün "Şener Eruygur Paşa" dediği, A.TÖRÜNER’ in "Kaç milyonda iki yiz kırk kişiyiz diyo şey iki yüz kırk bin kişiyiz diyo ayıptır yani diyo" dediği, M.Z.Öztürk’ün "Doğruda ama birazcık o zaman şikayet ediyorlarsa dışarıyı bi dinlesinler kulak versinler ne oluyo İşçi Partisinin arka bahçesine döndü orası" "E tabi yani bu yıllardır bilinen gerçek bu" "Asker İşçi partisi o yüzden zaten orayı arka bahçe haline getirdi geliyor onlardan iki kelime öğreniyor gidiyo Aydınlıkta yazıyo Ulusal kanalda yayınlıyor" "Onlar gibi düşünen adam oluyor askerlerde oraya sinek gibi üşüşüyo yani emeklileri"  "Yani acayip bir döngü yarattılar Masonik bir yarım bir yaklaşım bile olabilir yani orda" "Ha yani nedir ADD ben bir kısımını gördüm Ankara Hiltonda Tuncay Özkan geliyodu Cumhuriyet Kadını olarak çıkmışlar yaşa Tuncay hoşgeldin iyiki geldin iyiki sen varsın sen olmazsan biz mahvolmuştuk diye sloganlar atıyolardı" dediği, A.TÖRÜNER’ in "Zaten biliyosun ADD İnglizcede ADD Dikkat Dağınıklığı ,Dikkat Bozukluğu demek hastalık adı" dediği, M.Z.Öztürk’ün "Doğru söylüyosun yani öyle ... Allahtan Halk İngilizceyi bilmiyor" "Çok kişinin haberi yok yo bayrak hareketinde olay böyleydi zaten Tuncay Özkanın militer şeyleri geldi paramiliter güçleri geldi" "Koruma halkası oluşturdular CHP ile ADD ile falan böyle yani buraya hizmet ediyor artık…" dediği , 


Tape:3896' da kayıtlı, 19.02.2008 günü saat:12.36 sıralarında İlhan Selçuk ile X bayan/Balbay’ ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle;Aralarında uzun bir süre Cumhuriyet gazetesinin mali durumu ve günlük siyasi gelişmeler üzerine konuştuktan sonra;  İ.Selçuk’ un “Şimdi Balbay !  Burda geçen gün beni burada Bülent BERKARDA eski rektör falan Tonguç Görker bide İstanbul Üniv. eski rektörü Kemal Alemdaroğlu falan geldi orada bana söyledikleri şey efendim sen toparlarsın bu işi bu işin başına geç bilmem ne gibilerinden tabi bu olmaz ben yalnız orda bir aklımıza bir şey geldi işte seninlede konuştuk galiba” “Fakat oda olmadı, şimdi orada da yine çeşitli fikirlerde insanlar bir araya geliyorlar işte Kemal Alemdaroğlu dedigin zaman Doğu Perinçek e yakın öbürünü dediğin zaman berikine yakın Tuncay Özkan tabi onun da televizyonu var Doğu Perinçek inde var efendim diyorlarki işte Kanal B oda bir Üniv. Televizyonu” “Şimdi bir nokta da sen konuyu açarsan biz Cumhuriyet gazetesiyiz efendim bu işlere girmeyiz ama ortada böyle bir realite var ve yani İlhan Selçuk’u da beni de başka arkadaşları da bir baskı altında tutuyorlar….Burada Türkiyenin bu Üniversite kesimi ve bürokrat kesimi durumdan pek memnun değil diye bir açılış yapabilirsin…” dediği,tespit edilmiştir.
d-Örgütsel İrtibatlar

Tape No:1832’de kayıtlı 14.02.2008 günü saat:12.59 sıralarında İlhan Selçuk ile İbrahim (YILDIZ) ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle;

İ.Selçuk’ un “Bizi işte bi şeyin başına geçirmek istiyorlar özellikle Kemal Alemdaroğlu çok ısrar etti falan filan. Tabi olacak iş değil ama herkeste bir şeyler istiyor bekliyor falan Dünya senin anlayacağın siyaset miyaset falan şey olduk, neyse Oktay erken gitti. Biz işte orda duman olduk yok medyadır yok bilmem nedir şimdi yani baktığın zaman işte şeyi birleştirelim üzerine şey yapıp. 4 tane TELEVİZYON var bu hikayenin içinde. İşte biri o Ankara daki Türk metalin TV si var” “Avrasya Evet” “B kanal var. Burda da Doğu Perinçek kanalı ile bizim Tuncay Özkan kanalı var.  4 tane kanal işte ne yapılabilir şu bu falan filan bi şeyler. Yani zor bir iş dedik ki ya biz zaten gazeteden çok zor” dediği, İ.YILDIZ’ ın “Kanalları nasıl birleştireceksiniz” dediği, İ.Selçuk’ un “Yani ortak bildiriler yaymak, bir bütün bu kanal sahipleri arasında bir, efenim birisi Metal in başında birisi işte İŞÇİ partisinin başında Tuncay Özkan işte HALK partisine girdi girecek bir hareketin başında. E öbürü de REKTÖR Ankara’da. O da doğru dürüst bir adam işte sen birleştirirsin bunları gibi olmayacak şeyler öneriyorlar bana” “Yav bide şey var bilemiyorsun ki yani Doğu yarın öbür gün ne yapar bilebiliyor musun” dediği, İ.YILDIZ’ ın “Evet Dogu ya güvenilmez ama” dediği, İ.Selçuk’ un “Öbürleri daha iyi filan. Zaten kendileri geliyorlar şubu. Şeyi pek fazla tanımıyorum ama onuda şey tanıyor Kemal, eski rektör falan öbür rektör falan tanıyorlar. Neyse böyle bir yani senin anlayacağın böyle bir gece geçirdik” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, kimse ile görüşmediğini, konu ile ilgisinin bulunmadığını beyan ettiği, 

Kayıt Sıra No :1363’de kayıtlı, 14.11.2007 tarihinde Güler Kömürcü’nün  Serdar … ile yaptığı telefon görüşmesinde; PKK üyesi Salman KURTULAN dan bahsederek SERDAR’ın “Aynı ekip aynı ekip” “Bunun amcaoğlu ölüyor tamam mı?” “Salmanın” “Ve bunun bu para işlerini yürütüyor bankası örgütün” “Salman” “… örgütün para işlerini yürütüyor ama aynı zamanda da” “Ziraat bankasından maaş çekiyor ufak ufak” “Bir ikincisi şu sana diyorum ki aynı yerin nüfusuna kayıtlı Doktor kod adlı olan ise” “Getiriliyor” diyerek, büyük miktarlarda para geldiğinden bahsettiği,  G. Kömürcü’nün “Doktor orda mı hala” “.. bende ki bilgi de Almanyaydı” dediği,  SERDAR’ın “Hayır Almanya dan buraya geldi oraya yerleşti memleketinde oturuyor dedim ya” “Hatta sana dedim ya parayı nerden çektiğini maaş alıyor adam maaş aldığı yeri” “Doktorun da aynı banka yani dolayısıyla Ekip Ekip” “Parayı alıyor” “Televizyon da kuruyor Tuncay’LA beraber tamam mı Ekip dinliyorsa da ta götüne koyayım DOKTOR Hüseyin Nazlıkul’UN parasını alıyorlar” “Bu MİT’teki Ekipten bizimkiyle beraber tamam mı paralarla televizyon kuruyorlar ama kurdukları televizyonun paralarını getiren adamın yanındaki en büyük para sahibi adam da neden...  Ziraat bankasından maaş alıyor” “Ya BENCE EKİP PATLADI TAMAM MI BUNUN BİZE YANSIMALARI GEÇTE OLSA ... BİZ İŞİN ORTASINDA DEĞİLİZ SONUNA DOĞRU ÖĞRENDİK anladın mı” dediği görüşme ile ilgili olarak Emniyet beyanında, Salman KURTULAN’ı tanımadığını, konuşulanların gerçek olmadığını beyan ettiği,

Tape No:8202’de kayıtlı şüpheli Evrim Baykara’nın 20.09.2008 günü SILA isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; Evrim’in “Ankaradaki Mesut abiyle tanışmış mıydın aşkım tanıştırmış mıydım Doktor Mesut bahsediyorum değilmi hatırlıyorsun demi deli Mesut”, “Business in sahibi tamam mı Tuncay BEY ONUN ÜSTÜNE YAPTI BUSİNESS İ BİLİYORSUN demi onuda”, “HE BİZ SATIN ALDIK O BİZİM ŞU AN”, “şimdi onlar geldi Mesut abi geldi Tuncay abi şey diyordu zaten benim  su cihazı o bu yok mu, Böyle çılgın fikirler Mesut a onunla yapın filan deyip duruyordu tamam mı”, “telefonla söylemiştim abi dedim böyle böyle işte Tuncay abiye anlattım hani sen ne diyorsun herif direkt atladı” dediği Sıla’nın “O günde 30 litreye yakın su üretiyor bu ” dediği Evrim’in “bizim yayına başladığımız zaman dedi Kanal Biz profesyonel olarak işte Business Channel o yani tam yayına başladığımızda basarız dedi ordan da reklâmı dedi doğrudan satış”, “Kanaldan ver reklâmı doğrudan satış yapalım ya” dediği,

Tape No: 6048, 12.03.2008 saat:21.33 te M.Şener ERUYGUR’un  Ali…? ile yaptığı görüşmede; Ali’nin “Bu gün toplantıya gittik onu anlatayım sana” “Ramada otelinin en üst katında toplantı salonu yapmış küçük bir yer” “Gittik oraya işte geçen sefer gelenlerin hepsi geldiler şeyi temsilen neydi ismi Ziraat odasını temsilen yardımcısı geldi ötekisinin yani başkanlar düzeyinde kimse yoktu .. bizim Mümtaz hocadan başka” “Şey geçikmeyle geldi ondan sonra dediler sen ev sahibisin aynı zamanda başkanlık yap gayet kibar davrandı hiç alışmamış şeyler öyle sakin filan şey Tuncay Özkan ondan sonra işte arkadaşlar olaylar herkes kendi çapında bir hafta içinde ne yaptığını nasıl davrandığını filan söyledi o Ayla ve şey biz başka grubada gidelim şey yapalım sanatçılarla ilgili olarak şey yapalım” “Onlar filan yapalım dediler sonra Tuncay Özkan konuştu” “çerçeve olarak geçen seferki toplantının dışında fikri bir farklılık yok işte.. tartışmalar oldu .. Mümtaz hoca daha ziyade şeyi söyliyor … tek liste kalır öne sürüyor şeyse daha radikal gitmenin daha zaman iyi kullanmanın gereğini söyliyor uzun bir zamanımız yok diye bu yerel seçimlerde alırlarsa artık bundan sonra hiçbişey yapamayız bütün elimiz kolumuz bağlanır diyor o bakımdan öncelikle CHP nin mutlaka 50 kişi mesala diyor elli kişiyle CHP ye bir kadro teklifiyle gidilir” “.. Ziraat şey bu tüketici grubu tüketici hakları grubuna başkanla beraber yardımcısı çok farklı iki şey söylediler hem başkan orda hem yardımcısı orda iki ayrı dünyanın adamları gibi konuştular ondan sonra şey tüketiciden sonra bu Ziraat mühendisler odasında başkan yardımcısı pek yetkili değil bir havalarda oldu yani başkanla aynı şey ama Gökhan ın ayarında bir çocuk değil sonuçta bunlar konuşuldu kabaca söylenen şey, en kısa zamanda CHP nin kapısı çalınacak, en kısa zamanda çağrıda bulunulacak bütün şeylere neydi ismi toplum kuruluşlarına ve işte bir Türkiye programı şeyini yaparak çünkü CHP nin programı şeydeymiş nisanın ilk haftasındaymış bunların toplantıları o zamana kadar diyor mutlaka bir SİYASAL DÖNÜŞÜM PROGRAMINDAN HAZIRLANIP veya enazından çerçevesinin belirlenip SİVİL TOPLUM KURULUŞLARIYLA PAYLAŞILARAK BİR BİRLİKTELİK” “.. bunlar konuşuldu kabaca ..” “Beşiktaş başkanı eskisi değil... o bakımdan olayı örtüm üstünü şeye gelince ha bir sonraki toplantı dedim bizim şeyimiz var ha bu konularda görüşülecek bizim... yine yönetim kurulu toplantımız var pazar günü ordada zaten bundan sonraki harekat tarzımız netleşir bir sonraki toplantı yine salı gününe geçen sefer yaptığımız yerde” “Sıhhiyedeki” dediği,


Tape No:6423’de kayıtlı 19.04.2008 tarihinde İLKER Güven’ in Ş.A isimli bayanla yapmış olduğu görüşmede,


Ş.A nın “Bizim de böyle bir şey varsa bizde olmak isteriz kuvvetten birlik doğar yani birlikten kuvvet doğar “ dediği,İLKER Güven’ in “ZATEN BİZ Tuncay’LA ÇOK YAKIN İLİŞKİ İÇİNDEYİZ TABİ EN SONUNDA BÜTÜN BUNLAR HEPSİ ADD BÜTÜNLEŞECEK TABİ HİÇ BİR MAHSURU YOK “ dediği, Ş.A. nın “Tamam çünkü zaten Biz Kaç Kişiyizden bana bir MAIL geldi üye olmayanlarınız lütfen ADD ye olsunlar diye” dediği,İLKER Güven’ in    “BİZ KAÇ KİŞİYİZİN HEPSİ ADD ÜYESİ OLACAK  ZATEN “ dediği, Ş.A’nın :Olacaklar peki o zaman İLKER Güven’ in “TABİ Tuncay DA ADD ÜYESİ OLDU” dediği,  

Tape No:8164’de kayıtlı 10.09.2008 günü saat:21:13’de Evrim Baykara’nın   TAHSİN isimli şahıs ile yaptığı  görüşmede; 


Tahsin’ in “Senden kaçıyorum ama işte Murat’a yakalandım” dediği, Evrim’in “benden kaçamazsın abicim sana ihtiyacımız var bizim ya”, “Ya bizi denetlemeye geliyorlar abi ”, “BİZ KAÇ KİŞİYİZ’İ ”, “Bu geri z…. s….. durumda abiciğim hiç bir şey ...” dediği, Tahsin’ in “Ne zaman ne zaman gelecekler” dediği,  Evrimin “16 sında geliyorlar şimdi ben bizim benim muhasebecim vardı ona defterleri verdim herif 15 -16 madde bir sürü açık buldu bir sürü hesaplar bilmem neler bir hafta sonu ben seni İzmir’e davetli yani bu hafta sonu seni getirsek ” dediği, Tahsin’ in “EVRİM YANİ BEN BÜYÜCÜ DEĞİLİM, YANİ GELİP GELMEMEM PROBLEM DEĞİL SİHİBAZ DEĞİLİM YAPILABİLECEK BİRŞEY VARSA YAPARIZ” dediği, Evrim’in “Ya çünkü bizimkiler kaça kaça kaça kaça mahvetmişler abicim” dediğiniz, Tahsin’ in “sizin durumunuz bizden daha sakat yani adınız ofsayt yani sizin hata yapma lüksünüz yoktu neyse bakalım” dediği, Evrim’in “tek korkum genel sekreterim abicim”, “ADI ABİ ADI Tuncay ABİYE KADAR UZANIR O YANİ ONDAN SONRA” dediği, Tahsin’ in  “adam demezler mi işte Tuncay’ın kurduğu dernekte usulsüzlük şunlar bunlar tamam mı Evrim yani problem değil yarın konuşalım muhasebecinin de numarasını ver ” dediği,


Tape No:6429’da kayıtlı 07.06.2008 tarihinde İLKER Güven ile yaptığı görüşmede;
 İlker Güven ‘ in  “ Nasıl iyimi keyfin yerinde mi?” diye sorduğu, kendisinin “İyiyim iyiyim paşam dolaşıyorum koşturuyorum paşam gitmiş biraz konuşmuş sağda solda konuşuyor dinliyorum paşamı ..paşamla konuşmamı ..” dediği, İLKER Güven’ in ”Valla bende ben senin adına konuşuyorum onlan ..”  dediği, kendisinin  “Niye böyle yapıyor ..niye böyle yapıyor? Ya çok . ama bunlar yanlışş..o kadar yanlış ki hiç o kadar üzgünüm ki” dediği, İLKER Güven’ in “ Etraftan onu dolduruyorlar,  ..ŞEY NE DERLER ONA ÇEVRESİDE ONUN Bİ GURUP VAR ENTERASAN TİPLER BEN PEK ŞEY ETMİYORUM TASVİP ETMİYORUM ONLARI ama malesef onlarda böle acayip şey var neyse ben anlatmayayım ..sebeplerini gerekçeleri ..neyse bir gün konuşuruz sen bi rahatla da “ dediği, kendisinin “  Üstelik bide tabi benimle ilgili söyledigi güvenmiyorum sözü de hayret .. Ben çok güvenmiyorum ..bu laf hiç olacak şey mi paşam yaa “ dediği, İLKER Güven’ in “Yapma yaa onu hiç duymadım ciddi söylüyorum kime söylemiş” dediği, kendisinin “Yok Bursa’daki toplantılar sırasında söylediği laf  ......  Kolay gelsin kendisine ..dedigim gibi bu işin sonunda yani tabi ilişkimiz eskisi gibi devam edemez ..eğer bu çizgisini korursa ...” dediği,  İLKER Güven ‘in “ BEN SENİ ÇOK SEVİYORUM ... senin başarını candan istiyorum.....BİDE HER ŞEKİLDE HER ŞEKİLDE HERTÜRLÜ DESTEĞE HAZIRIM ....Sen bu ülkeye lazımsın ..” dediği, 


Tape No:7797’de kayıtlı 28.01.2008 tarihinde Adil Serdar Saçan ile yapmış oldukları görüşmede, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsoruşturması kapsamında Veli Küçük’ ün gözaltına alınması, diğer şüpheliler, örgüt yapılanması hakkında uzun uzun konuştukları, görüşmenin devamında kendisinin  “Bu şey bunların hepsine beni soruyorlarmış” dediği, Adil Serdar Saçan’ ın  “seni benı de soruyorlardır ışte.....ne zannedıyorlarsa bu gerı z.....lar neyse yarın gel de konuşalım... senı de soracak benı de soracak bızı bır tarafa oturtamıyorlar kı onların kafasında şımdı dışarı da kalan ıkı tane pıslık kaldık bız tamam mı vallahı dıyorum bak ama yanı ne bulacaksın bulursan ne buluyorsan yap lan ıbne yanı ne yaşmışız bız hıç bır çet... grupla ılgımız yok bılmem ne ıle ılgımız yok ... gelırım ben yarın gelırım sana” dediği, kendisinin “Gel de konuşalım” dediği anlaşılmıştır. Soruşturma çerçevesinde tespit edilen diğer telefon görüşmelerinde her iki şüphelinin uzun görüşme yapmadıkları, önemli gördükleri konuları telefonda görüşmemeye özen gösterdikleri, muhataplarını telefonda daha fazla konuşmamaları yönünde uyardıkları halde, bu görüşmeyi uzun tuttukları, konuşma içeriğine de yansıdığı şekliyle soruşturma kapsamına alındıkları yönünde şüpheleri bulunduğu, ileride sorulduğu takdirde kendi lehlerine yorumlanacak veri oluşturmak, delil yaratmak amacıyla örgüt hakkında bu görüşmede ayrıntılı konuştukları sonucuna varılmıştır. 

Şüpheli Mustafa Ali BALBAY’ın evinde yapılan aramada ele geçen Mustafa BALBAY yazılı 2005 tarihli siyah ajandanın yapılan incelemesinde: 4 Mart Cuma Sayfasında: Kenan T…anlattı gene bir merkez sağ operasyonunun hazırlanması daha kolay AKP ye giden Merkez sağdakiler gelebilir bu oluşuma bizim kırmızı çizgimiz Misak-ı Milli 11 Mart Sayfasında: Emre tasmayı geçirmiş İlhan SELÇUK’ a dolaştırıyor fino köpeği gibi 19 Nisan Sayfasında: 2-Hurşit Paşa ne yapar… 20 Mayıs Sayfasında: Tolon’ un Genelkurmay başkanlığı zor adeta tavsiye hareketi çok tedirginlik var. 4 Ağustos Sayfasında: cemaat eğitim kurumları Cemil (veya Cevat) Ö……, A…. P., K…. G…., O…. G…. bunlar tarikatçı 27 Eylül Sayfasında: İ S / bugün Tuncay geldi. Çok bilgi aktardı. Ona telefon et bahsetti ise 40 kişilik grup Tayyip’ in işi biter şu anda Alev, Ertan ve akın oturuyoruz şeklinde ibarelerin geçtiği , 

Şüpheli Mustafa BALBAY bu notlarla alakalı olarak şüpheli Tuncay ÖZKAN’ ın geçmiş tarihte şüpheli İlhan SELÇUK’ a gelerek AKP’ den 40’ a yakın milletvekilinin ayrılacağını söylediği,  şüpheli İlhan SELÇUK ‘un da siyasi gelişmelerle ilgili olarak  bunu kendisine ilettiğini, kendisinin de not tuttuğunu, notta geçen Tuncay’ ın Tuncay ÖZKAN olduğunu beyan ettiği anlaşılmış, bu kayıtlardan partilerin bölünmesi çalışmalarının örgütün bir  faaliyeti olduğu, şüpheli Ahmet Tuncay ÖZKAN’ın da bu faaliyetler içerisinde yer aldığı kanaatine varılmıştır.

e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi: 

Örgütün temel belgelerinden ERGENEKON dokümanında, ERGENEKON’un kendi medya kuruluşlarını oluşturma ve diğer medya kuruluşlarını kontrol altına alması gerektiği belirtilmiştir.

Bu güne kadar yapılan soruşturmada da örgütün bu yöntemi çok iyi bir şekilde kullandığı ve hatta bu yöntemi hayata geçirmek için ayrıca örgütsel dokümanlar hazırladığı ve hazırlanan dokümanlar doğrultusunda da faaliyetlerini gerçekleştirdiği görülmüştür.

Bu çerçevede şüpheli Tuncay Özkan’ın örgütün amaçları doğrultusunda kullanabileceği televizyon kanalı kurulması, satın alınması konularında yoğun çaba sarf ettiği,  pek çok görüşme yaptığı, başka kişilerin televizyon kurması ve satın alması konusunda yardımcı olduğu, yöneticisi olduğu dönemde Kanaltürk Televizyonunun yayın politikasını örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirme gayreti içerisinde bulunduğu, bir kısmı idari yargıda yargılama konusu olmakla birlikte, televizyonunu ayakta tutabilmek için izah etmekte zorlandığı para ilişkileri içerisine girdiği tespit edilmiştir.

Hakkında kamu davası açılan sanıklar Veli Küçük ve Ümit Oğuztan’dan ele geçirilen PANZEHİR isimli dokümanda, “İmralı yargı süreci içinde tutuklu bulunan Abdullah Öcalan faktörünün iyi ve verimli bir biçimde değerlendirilemediği, Abdullah Öcalan’ın İmralı Cezaevindeki tutukluluk ve yargı sürecinden yararlanılarak, PKK başkanlık konseyi içinde yer alması sağlanacak kadrolar ile PKK’nın ABD ve AB üyelerinin kontrol ve hamiliğinden kurtarılarak doğrudan Türkiye Cumhuriyeti’ne bağlanmasının sağlanabilmesi gerektiği” belirtilmiştir

Ayrıca “Bu operasyon sonucu Türkiye Cumhuriyeti Devleti’ni parçalamaya yönelik Kürt hareketine son verilebileceği gibi Kuzey Irak bölgesinde kurulmaya çalışılan kukla Kürt devletinin de önüne geçileceği belirtilmiştir.”

17.02.2008 günü Kanaltürk Televizyonunda  “Gündem” isimli program içerisinde  şüphelinin “Abdullah Öcalan’ı Türkiye, Türkiye’deki barışı, kardeşliği yüceltmekte kullanmazsa, Abdullah Öcalan’ın bugünkü açılımı ve yaklaşımını Türkiye değerlendiremezse çok yazık eder” “Abdullah Öcalan’ın bu günkü siyasi tutumu Türkiye’ye  çok, Türkiye’nin bütünlüğüne birliğine çok farklı bir açıdan yarar sağlar. Türkiye biraz akıllı davranmak zorunda, PKK sorunu ya da emperyalizmin Kürt kartını kullanarak Türkiye’yi parçalama olgusu, Abdullah Öcalan’la birlikte çözüme kavuşabilir. Türkiye bunu çok iyi kullanmak zorunda.” şeklinde ifadelerle ERGENEKON terör örgütünün PANZEHİR isimli belge ile karar altına aldığı hususları kamuoyu önünde savunduğu, örgütün kararlarını gerçekleştirme konusunda çaba sarf ettiği tespit edilmiştir.

              Soruşturma çerçevesinde ele geçen “ LOBİ ” isimli örgütsel dokümanın, “3). Politika” başlıklı bölümünde;

“Sivil toplum örgütlerinin ulusal çıkarlara uygun tepkisel eylemlerde bulunması sağlanacak ve kitlesel tepkiler organize edilerek kontrolde tutulması sağlanacak.

İşlev ve misyonunu tamamlamış çeşitli işçi sendikalarının, sivil toplum örgütlerinden etkilenmeleri sağlanarak, mevcut sendikaların tepkisel ve kitlesel eylemleri, endirekt metodlarla yönlendirilmesi sağlanacak.

Lobi, prensip olarak hiçbir zaman doğrudan doğruya toplumsal eylemler içinde yer almamalı, oluşturacağı sivil toplum kuruluşlarının etkinlik ve eylemler düzenlemesini organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalmalıdır. Anı şekilde ticari ve kültürel faaliyetlerde de doğrudan doğruya girişim ve etkinlikler içinde yer almamalıdır. Tüm faaliyet alanlarında organizasyon çatısı altında oluşturduğu kuruluş ve örgütlerini amaçları doğrultusunda harekete geçiren bir mekanizma olarak kalmaya özen göstermelidir.”,

“Yöntem” başlığı altında;

“Yukarıda da ifade edildiği üzere; Lobi prensip olarak hiçbir girişim ve  eylemin  içinde  yer  almamalı   ve  tümüyle  yasal düzenleme içinde hareket etmeli, toplumsal prensiplere saygılı olmalı, Örnek bir sivil toplum kuruluşu olarak, siyasetten tümüyle uzak bir yapi olarak faaliyet göstermelidir. Merkez üyeleri dışındaki kadroları, ilişkide bulunacağı kişiler, kurum ve kuruluşlar Lobinin bağlı olduğu merkez hakkında bilgi sahibi olmamalıdırlar. Lobinin tüm çalışma ve faaliyetlerinde gizlilik prensiplerine sadık kalınmalıdır.” 

………………………………………………………………………………………..

Lobi, çalışmalarında Medya kuruluşları ile doğrudan temasta bulunmamaya azami özen gösterilmelidir. Daha çok organizasyonun şemsiyesi altında yer alacak sivil toplum Örgütleri ile vakıfların faaliyetleri doğrultusunda kontak kurdurulması sağlanmalıdır.”

Şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmektedir. 

04.04.2008 günü Cemal ile yaptığı görüşmede; kendisinin “bu herif hepimizi s.. oğlum bu anlaşmış Şener le falan … hepimizi dizicek” dediği, Cemal’in  “nasılsınız Tuncay bey çıktınız mı yola… hala Uşak ta mısınız“ dediği, kendisinin “Uşak tan çıktık yola, Şener mener anlaştı oğlum bitti işin senin … adam kendi isteği ile gidiyor.. genel başkan üzerinde de anlaştık… problem yok senin çok sevdiğin çok değer verdiğin, çok isteyeceğin bi adam olacak en çok istediğin adam olacak merak etme “ dediği, Cemal’in “benim aklıma bir isim geldi umarım o dur. ” dediği, kendisinin “hadi öptüm seni hadi veriyorum.” diyerek telefonu Selim Utku Gümrükçü’ye verdiğini, şüpheli Selim Utku Gümrükçü’nün “…Ercan başkanı sevindirdik” dediği, Cemal’in “Tamam, selamımızı da iletmişindir” dediği,

21.06.2008 günü Evrim Baykara ile yaptığı görüşmede; E.B’nin “Vallahi divanı onlar aldılar bir oylamada biz bunları ezdik… divanda saymadık ama yukarıdaydım ben oylama şeyi aldım… tüzük değişikliğini oylattık.. orda biz ezdik geçtik zaten …  bu geceki toplantı önemli işte ya bu gece şeyde … bütün delegeleri getireceğiz oraya 200 kişilik salon ” dediği, kendisinin “o zaman ben orayamı geleyim orda bir gövde gösterisi yapayım mı … çok mu korkalar” dediği, E.B’nin “ Hablemitoğlu’na aynı ekipte gözüküyoruz ama san yani bizim önereceklerimize itiraz ediyorlar… Utkuyu çizdiler, Cemali çizdiler ve bana hayır demişler  ” dediği, kendisinin “ozaman o listeyi parçalayın ben paşa ile konuşurum uzlaşırız.. gidelim paşa ile konuşurum listeyi beraber yaparız… tükürürüm o Hablemitoğlu’un adına da soyadına da ” dediği tespit edilmiş, bu görüşmelerden şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın şüpheliler Evrim Baykara ve Selim Utku Gümrükçü ile birlikte bir dönem ADD’nin yönetimi üzerinde söz sahibi olabilmek amacıyla hareket ettikleri kanaatine varılmıştır.

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ın “Bizkaçkişiyiz” platformunun  kurucusu ve lideri  olduğu, şüpheli beyanları ve  iletişim tespit tutanaklarından anlaşılacağı üzere diğer şüpheliler Selim Utku Gümrükçü, Murat Ağırel ve Adnan Bulut’un  bütün sivil toplum faaliyeti görünümündeki eylemlerini, bu şüphelinin emir ve talimatları doğrultusunda gerçekleştirdikleri, şüphelilerden Murat Ağırel’ in başkanlığını yaptığı “Memleket Sevdalıları” isimli derneğin çalışmalarını Ahmet Tuncay Özkan’ın talimatları doğrultusunda yönlendirme gayreti içerisinde olduğu, şüphelinin 01.05.2008 günü şüphelilerden Adnan Bulut ile yaptığı görüşmeden de anlaşılacağı üzere Ahmet Tuncay Özkan’ın talimatları doğrultusunda Adnan Bulut ile birlikte bu faaliyetlerini sürdürdüğü, sivil toplum kuruluşları içerisinde yer alan, dernek/platform üyesi kişileri örgütün amaçları doğrultusunda kamuoyu oluşturmak, eylem gerçekleştirmek üzere yönlendirdikleri, sivil toplum kuruluşu  üyeleri arasından seçtikleri kişileri siyasi partilerin yönetimine yerleştirmek suretiyle parti yönetimi üzerinde söz hakkı  elde etmek amacıyla hareket ettikleri kanaatine varılmıştır.

29.05.2008 tarihinde S.B. isimli şahısla yaptığı görüşmede; A. T. Özkan’ ın “Hocam günaydın.... Hocam dün Mustafa’nın saldırısına mı uğradınız.... Nasıl saldırıyor alçak görüyorsunuz değil mi... Çok güzel şeye de söyleyim bizimkilere de söyleyim hemen şimdi size destek olsunlar.....: Orda biz dehşetiz çünkü..... TABİ ORDA MÜTHİŞİZ HOCAM BURSA DEDİNİZ Mİ BİZ YIKARIZ ORTALIĞI” dediği, S.B. nin “: Tamam” dediği, A. T. Özkan’ ın  “ Pazartesi günü pazartesi günü sizi böyle öğlen saat 15.00 te alacaz akşam biraz geç bırakacaz.... ÇÜNKÜ BİZİM O HANİ Yüksek DÜZEY ARKADAŞ GRUBU VAR YA.... O TANIŞMA GRUPLARINDAN BİRİYLE SİZİ TANIŞTIRACAM” dediği, S.B nin “Çok güzel tamam” dediği görüşmeden de anlaşılacağı üzere şüphelinin kendisinin katıldığı örgüt toplantılarına başka kişilerin de katılımını sağlama gayreti içerisinde olduğu anlaşılmaktadır.

Bu güne kadar gizlilik içersinde faaliyetlerini sürdürmeye çalışan terör örgütlerine ve suç örgütlerine yönelik yapılan çalışmalarda, anılan örgüt mensuplarının, suçluluk psikolojisi içersinde, her an telefonlarının dinlendiği ve takip edildikleri endişesi içersinde yaşadıkları ve bu nedenle telefon dinlemelerine karşı dikkatle ve tedbirli davranışlar sergiledikleri bilinen bir gerçektir.

Şüpheliye yönelik yapılan teknik takip çalışmalarında kendisinin de telefonlarının dinlendiği yönünde endişeler taşıdığı ve dinlemelere karşı tedbirler geliştirdiği ve çevresini bu konuda uyardığı görülmekredir. 

 ERGENEKON Terör örgütünün hedefine ulaşmak için kullandığı yöntemlerden birisinin siyaset dünyasına yön verilmesi olduğu ve bu çerçevede, kendileri gibi düşünmeyen ve istedikleri yönde hareket etmeyen siyasileri etkisizleştirmek siyasi faaliyet alanın dışına çıkarmak için dez-enformasyon yöntemlerini uygulamayı kararlaştırdıkları, şüpheli Tuncay Özkan’ın, AKP, MHP ve CHP nin mevcut yönetimlerine yönelik dez-enformasyon faaliyetleri yaptığı, hatta CHP yönetimini ele geçirmeye çalıştığı, fakat yaptığı tüm çalışmalara rağmen başarılı olamayınca  bu kez de yeni bir siyasi parti kurma çalışmalarına girdiği görülmüştür.

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN faaliyeti çerçevesinde diğer örgüt mensupları ile sık sık görüşmeler yapmış, bu görüşmelerinden Levent Ersöz ile yaptığı görüşmeye ait   “16 Aralık  2003 tarihinde Tuncay Özkan ile yapılan görüşme metni” başlıklı 24 sayfalık GİZLİ ibareli yazı metni ADD’de yapılan aramada ele geçirilmiştir.  Bu belgeye göre şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın görüştüğü Levent Ersöz‘e,  o tarihteki siyasi ve ekonomik gelişmelerle, medya organlarının yapısı ve kadroları ile ilgili ayrıntılı açıklamalarda bulunduğu, şüpheli Levent Ersöz’ ü bir üst makama brifing sunar şekilde bilgilendirdiği, bu görüşmede örgütün amaçları doğrultusunda yayın yapması için yöneticisi olduğu yayın grubu içerisindeki faaliyetleri, medya grupları hakkındaki çalışmaları hakkında bilgi sunduğu,  elde ettiği istihbari bilgileri aktardığı, bu bilgileri aktarırken şüpheli Levent Ersöz ile ortak bir strateji belirleme, diğer medya gruplarını örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirme gayreti içerisinde bulunduğu, bu görüşme içeriğinden de Ahmet Tuncay Özkan’ın ERGENEKON terör örgütünün amaçları doğrultusunda siyaset ve medya dünyasına yön verme gayreti içerisinde olduğu, örgüt paralelinde düşünmeyen ve hareket etmeyen siyasilerle karşı hukuk dışı yöntemlerle mücadele yolunu seçtiği kanaatine ulaşılmıştır.

Uzun yıllar Türk Silahlı Kuvvetleri  içerisinde üst düzey görevlerde bulunmuş, Ordu Komutanlığı yapmış olan Hurşit Tolon’ un  13.03.2008 günü saat 21.54 de şüpheli Ahmet Tuncay Özkan  ile yaptığı görüşmede, “Efendim…., bu konu emirlerinize intizar eder…, bunun kararı alındı müsaadesi de çıktı …..ben ayrıntıları size bilahare verecem sadece lutfederseniz hem o gün için hem öncesi çok önemli” şeklinde ifadelerle konumundan çok farklı bir üslup ile şüpheliye hitap ettiği, şüphelinin örgüt yöneticilerinden olan Hurşit  Tolon ile aralarında gazeteci-emekli komutan ilişkisinden çok farklı bir tarzda, örgütün gizli ilişkiler ağı içerisinde oluşan bir ilişkisinin bulunduğu  görülmektedir.

Şüphelinin Halkalı’da bulunan deposunda ele geçen ve içeriği yukarıda belirtilen 66 sayısı ile numaralandırılmış  “Değerli Komutanım” başlığıyla başlayan bilgisayar çıktısı yazıda, şüphelinin yönetiminde olduğu Kanaltürk Televizyonuna reklam vermeyen şirketlerin ve üst düzey yöneticilerinin isimlerinin sıralandığı, yazının devamında  “Komutanım bir de pazarda mafya usulü para dağıtanlar var… Bunlar  bir telefonla bize piyasanın bakışını değiştirebilirler. Bunlar da…” denilmek suretiyle bir kısım şirket ve şahısların isimlerinin sıralandığı, yazının devamında  “Bunlarla ilgili olarak mutlaka her biri ile bir dakikalık konuşma bile yeter” ibarelerinin yazılı olduğu, şüphelinin  Kanaltürk Televizyonuna reklam vermeyen şirketlerin  üst düzey yöneticileri ile görüşülerek  reklam verilmesi konusunda baskı yapılması için, üyesi olduğu örgütün yönetiminde yer alan TSK mensubu Komutanlardan talepte bulunduğu, şüphelinin örgütün asker kökenli mensupları ile sürekli yakın ilişki içerisinde bulunduğu nlaşılmaktadır.

06.04.2008 günü Adil Serdar Saçan ile yaptığı görüşmede; Adil’in “İyi ne yaptın bugün gelecektik ...” kendisinin “Yok gelemedim ya toplantım” dediği, kendisinin “TOPLANIN TOPLANIN” dediği, Adil’in “Yarın Ankara’ya gidecemde…Ya o meselelerle ilgili konuşmaya gidecem…Şu şeyle ilgili işte” dediği, kendisinin “Tamam ben gereken konuşmaları yaptım tamam” dediği, Adil’in “…Vermiştim ya sende ... konuş” dediği, kendisinin “Ben o tapu tahsis belgeleri ile ilgili gerekeni yaptım” dediği, Adil’in “Yaptın mı” diye sorduğu, kendisinin “Yaptım” dediği, bu görüşme içeriğinden anlaşıldığı gibi şüphelinin örgüt mensupları ile örgütün amaçları doğrulusunda Ankara’da gerçekleştirilen gizli toplantılara katıldığı anlaşılmaktadır. 

Yukarıda ayrıntılı olarak yazılan 19.06.2008 günü saat: 18.53’te M.A. ile yapmış olduğu görüşmeden anlaşılacağı üzere diğer örgüt mensupları ile de irtibatlı olduğu,ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün üyesi olduğu kanaatine varılmıştır.

Şüphelinin örgüt içindeki konumu ve üstlendiği görevler bir bütün olark değerlendirildiğinde cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs etmek ile cebir ve şiddet kullanarak TBMM’ni ortadan kaldırmaya, kısmen veya tamamen görevlerini yapmasını engellemeye teşebbüs suçunu da işlediği, ülkede kaos ve siyasal istikrarsızlık oluşmasını sağlayarak askeri bir müdahaleye zemin hazırlamak için örgütün kendisine görev verdiği alanda faaliyette bulunduğu dosya kapsamından anlaşılmaktadır


Şüphelinin Halkalı’da bulunan deposunda “ÇOK GİZLİ” gizlilik dereceli, önceki yıllarda gerçekleşen birden fazla Milli Güvenlik Kurulu toplantısına ait tutanak suretlerinin, Başbakanlığa,  MİT Müsteşarlığına, Genelkurmay Başkanlığına ait önemli belgelerin ve  değişik  Bakanlık ve  kamu kuruluşlarına ait “GİZLİ” gizlilik dereceli evrak ve raporların ele geçirildiği, birden fazla sayıda bulunan bu evrakları bulundurmak suretiyle şüphelinin Devletin güvenliğine ilişkin bilgileri temin etme suçunu ve Yasaklanan bilgileri temin etme suçlarını işlediği tespit edilmiştir.

Şüphelilerden Adnan Bulut Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında, Adil Serdar Saçan' ı Tuncay Özkan' ın arkadaşı olmasından dolayı tanıdığını, haber alabilmek için sık sık kendisi ile görüştüklerini, diğer şube müdürleri ile de görüştüğünü ancak Tuncay Özkan' ın arkadaşı olması sebebi ile Adil Serdar Saçan’ ın kendilerine  daha fazla yakınlık gösterdiğini, bazı bilgilere daha rahat ulaştıklarını beyan etmiş, yapılan aramalarda  –GİZLİ- ibareli ve Dr. Adil Serdar Saçan imzalı birden fazla sayıda bulunan resmi belge sureti ele geçirilmiştir. Bu belgeler ile ilgili olarak şüphelinin Yasaklanan bilgileri temin etme suçunu işlediği tespit edilmiştir.


25.09.2008 günü Emniyet Müdürlüğüne yapılan ihbarda şüpheliye ait depoda bulunan el bombası, el bombası kapsülleri ile mermilerle ilgili  olarak şüphelinin 6136 sayılı Yasaya muhalefet suçunu işlediği kanaatine varılmıştır.

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın eylemlerine uyanERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olmak suçundan TCK’nun 314/2,

 Cebir ve şiddet kullanarak TBMM’ni ortadan kaldırmaya, kısmen veya tamamen görevlerini yapmasını engellemeye teşebbüs suçundan eylemine uyan TCK’nun 311/1 ve .,
Cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs etmek suçundan TCK’nun 312/1 

Devletin güvenliğine ilişkin gizli belgeleri temin etme suçundan TCK’nun 327-1 ve 43, Yasaklanan bilgileri temin etme suçundan TCK’nun 334/1 ve 43, 

İzinsiz tehlikeli madde bulundurmak suçundan TCK.nun 174/1-2,  6136 sayılı Kanuna muhalefet suçundan 6136 sayılı Yasanın 13/1-3, 

3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunun 5., TCK’nun 53,54, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

20-Şüpheli Adil Serdar Saçan

a-Savunmaları,

Emniyet beyanı, 

Şüpheli Adil Serdar Saçan avukat olduğundan dolayı Emniyette ifadesi alınmamıştır.

Savcılık beyanı,

Özetle; Ergenekon soruşturması kapsamında hakkında soruşturma yapılan şüphelilerden Ali Yasak, Hayrettin Ertekin, Sedat Peker, Yakup Kürşat Yılmaz, Yaşar Öz ve Veli Küçük’ü görev yaptığı dönemde haklarında yasal işlem yaptığı için tanıdığını, 

Veli Küçük’ü hiç tanımadığını, hiç görmediğini, telefonla görüşmediğini, Tuncay Güney’in anlatımları üzerine hakkında işlem yaptığını, 

Yaşar Öz’ü İstanbul Mali Suçlar Şube Müdür Yardımcılığı görevi yaparken 1996-1997 yıllarında savcılıkça arandığından dolayı tanıdığını,

Yakup Kürşat Yılmaz’ı da operasyonlardan, Güler Kömürcü ’yü de gazeteci olduğu için 1999 yıllarında tanıdığını, Bekir Öztürk’ün www.kuvvaimilliye.net isimli bir sitede yazı yazmasını isrediğini,  2008 yılına kadar yaklaşık 12 makalesinin yayınlandığını,

Kuvvai Milliye derneğinin üyesi olmadığını, Üsküdar’da verdikleri bir yemeğe katıldığını, orada Bekir Öztürk ve Oktay Yıldırım’ı gördüğünü, düzenledikleri mitinglere davet etmelerine rağmen katılmadığını,

Emin Şirin ile milletvekili olduktan sonra isteği üzerine birkaç kez görüştüklerini, gözaltına alındıktan sonra hiç görüşmediğini,

Habib Ümit Sayın’ı 2005 veya 2006 yılında tanıdığını,

Halil Behiç Gürcihan ’ı son zamana kadar METE olarak tanıdığını, 2003 ya da 2004 yılında bir komutanın yanında gördüğünü, kendisine gazeteci olarak tanıtıldığını, daha sonra bu şahsın kendisine ulaşarak açıkistihbarat diye bir site olduğunu ve burada yazı yazıp yazmayacağını sorduğunu, bir makalesinin isimsiz olarak yayınlandığını, bu şahsın Ergenekon soruşturması kapsamında ifadesi alındığında kendisinden belge aldığını  söylediğini, bunun gerçek olmadığını,

Veli Küçük ile herhangi bir ilgi ve irtibatının olmadığını, 2001 yılında Asayiş Şubesinin Ümit Oğuztan ve Tuncay Güney hakkında operasyon düzenlediğini, Tuncay Güney gözaltındayken Veli Küçük ve Susurluk’un askeri kanadı hakkında bilgi vereceğini söylediği için şahısların Asayiş Şubeden 02.03.2001 yılında kendi şubesine teslim edildiğini, teslim edildiklerinde ev ve işyeri aramaları yapılmadığı için ev ve işyerlerinde gerekli arama işlemlerinin yapıldığını, şube müdürü olduğu için kaç çuval belge doküman ele geçtiğini görmediğini, tüm belgelerin tutanağa alındığını, gözaltında kaldığı 6 gün süresince Tuncay ve Ümit ile görüşmediğini, bu şahısların birçok konunun yanında Veli Küçük hakkında da birçok bilgi verdiğini sorgulamayı yürüten görevlilerden öğrendiğini, Tuncay Güney’in anlattıklarının kasete alındığını, daha sonra çözümlerinin yapıldığını,

Şahısların change otodan dolayı Fatih adliyesine gönderileceğini, ancak çete ile ilgili bilgiler verdiği için DGM Başsavcısına bilgi verdiğini, gerekli çalışmayı yapmasını, kaset çözümlerini göndermesini, inceleyip gerekirse proje çalışması başlatacaklarını söylediğini, projeli çalışma talimatı geldiğinde bu bilgileri İstihbarat Şubesine gönderdiğini, o dönemde her türlü teknik takip çalışmalarını İstihbarat Şubenin yaptığını, Tuncay Güney’ in telefonlarını dinlediğini, İstihbarat Şubesine yapılan teknik takiplerin sonucunu sorulduğunda herhangi bir gelişme kaydedilemediği cevabı verildiğini, bu bilgiyi ilgili DGM savcısına aktardığında proje çalışmasının sonlandırıldığını, proje kapatılınca Savcının tüm belge ve dokümanların Tuncay Güney ve Ümit Oğuztan ’a teslim edilmesi talimatı verdiğini, 

Hiçbir zaman Tuncay Güney ile muhatap olmadığını, kendisine pasaportunu vermediğini, change oto dosyasından Fatih Cumhuriyet Başsavcılığına sevk edildiği ve tutuklandığı için tüm evraklarının Savcılığa teslim edildiğini, 

18.09.2008 günü yapılan operasyon sonucu yakalanan şahıslardan sadece Levent Temiz’i Ülkü Ocaklarına yönelik mafya operasyonu yaptığı dönemden tanıdığını,

Ahmet Tuncay Özkan ’ı Asayiş Şubede müdür yardımcısıyken gazeteci olarak, Gürbüz Çapan’ı ise yaptığı operasyonda mağdur konumunda olması sebebiyle tanıdığını,

Hüseyin Nazlıkul’u kendisini doktoru olarak tedavi etmesinden, Emcet Olcaytu’yu da Aydınlık dergisi ile ilgili röportaj yapmasından dolayı tanıdığını,

Tanju Güvendiren’i 2001 yılında Organize Müdürü iken İstanbul DGM Savcısı Engin B. vasıtasıyla İstanbul’da tanıdığını,

Adnan Kılıçaslan’ı Danıştay’daki davalarını takip etmek için gittiğinde, Mesut Özcan’ı ise doktor olması sebebiyle ve Tuncay Özkan’ ın yönlendirmesi ile tanıdığını, 

Adnan Bulut’u Kanaltürk televizyonundan tanıdığını,

KendisininERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ ile bir ilgisinin bulunmadığını, bu oluşum ile ilgili olarak Tuncay Güney yakalandığında kendisinin ilk kez işlem yaptığını, hakkındaki suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Sorgu beyanı, 


Şüpheli tutuklanması istemiyle sevk edildiği İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesindeki 27.09.2008 tarihli sorgusunda, Emniyet Müdürü olduğunu, organize suçlar ve terör suçlarında çalıştığını, İstanbul ‘da Organize Suçlar Şubesini kurarak müdürlüğünü yaptığını, örgüt yapılanmasını en iyi bilen kişilerden birisi olduğunu, ayrıca kamu hukuku alanında doktora yaptığını, örgütlü suçlar ile ilgili kitapları olduğunu, söz konusu örgüt ile ilgili ilk çalışmayı 2001 yılında kendisinin başlattığını, soruşturmaya esas bilgi ve belgelerin kendi zamanında toplandığını, Tuncay Güney ve Ümit Oğuztan’dan elde ettiği belgelere dayanarak çekirdek yapıyı çözdüğünü, o tarihte DGM Savcısının soruşturma izni vermediğini, ancak bu bilgi ve belgeleri muhafaza ettiğini, örgüt üyesi olduğu iddia edilen SEDAT Peker, ALİ Yasak, Yakup Kürşat Yılmaz, Veli Küçük, Yaşar Öz, Hayrettib Ertekin hakkında soruşturmalar yaptığını, söz konusu örgüt hakkında ancak tanık olabileceğini beyanla suçlamaları reddetmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar,

Şüphelinin Büyükçekmece İlçesi Bahçeşehir 1.kısım Banu Evleri Akik Konakları A/6 no:14 Kat :6 sayılı ikamet adresinde yapılan aramada;

1-Aramaya katılanlar tarafından 58 numara ile numaralandırılmış CD içeriğinde yapılan incelemede daha önceden Ergenekon soruşturması kapsamında yapılan aramalarda elde Edilen “Lobi, Ergenekon, Birleşik Komin, Reaksiyon, Gözlem-Analiz, Analiz,Şirket Ve Köstebekler,Ulusal Program 2000,Uluslar Arası Güvenlik Şirketi Projesi,Kemalist Hareket, Mit Medya ve Ajan Gazeteciler,Fundamentalist Terör, Fabrikatör, Usiad” gibi birçok belge dijital olarak tespit edilmiştir. 

Ayrıca daha önceden yapılan operasyonlarda elde edilemeyen CD içeriğinde yeni bulunan” Batı dünyasından demokratik hukuk örnekleri İstanbul / 11 nisan 2000,Batı ve işbirlikçilerinin kronolojik söylem ve amaçlarına Atatürk’ün yanıtları İstanbul / 11 nisan 2000, Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanları ve 10. cumhurbaşkanı adayları operasyon İstanbul / 30 nisan 2000,birleşik komün(dijital) girişim İstanbul / 27 haziran 2000” isimli belgeler bulunmuştur

2-58 numara ile numaralandırılmış Cd içeriğinde yapılan incelemede, “Herkül” isimli klasör içinde bulunan “j” isimli alt klasörde word belgesi olarak yazılmış “JİTEM” isimli belgede, soruşturma kapsamında daha önceden tutuklanan Veli Küçük ‘ ün  JİTEM’in kurucusu olduğu, ayrıca Genelkurmay içerisinde kurulan ERGENEKON isimli gizli örgütün yöneticisi ve başkanı olduğuna dair söylemlerin bulunduğu 1997 yılında yazılmış bir belge bulunduğu, aynı CD içeriğinde yapılan incelemede, özellikle karanlık ilişkileri ile tanınmış, Ömer Lütfü Topal,  Nesim Malki, Kasım Gülek, Korkmaz Yiğit, Mehmet Eymür, Hanefi Avcı, Dündar Kılıç, Kürşat Yılmaz, Cavit Çağlar, Abdullah Çatlı, Alaaddin Çakıcı gibi isimlerin arşivlenmiş birçok belgesi ele geçmiştir. 

3-59 numara ile numaralandırılmış CD içeriğinde yapılan incelemede, “AFRODİT” isimli ana klasör içerisinde bulunan “ANALİZ” isimli alt klasör içeriğinde çeşitli dokümanlar ile “AFRODİT” isimli ana klasör içerisinde bulunan “ANALİZ” isimli alt klasör içeriğinde bulunan “GüvenLİK ŞİRKETİ”  isimli “Kurulması planlanan güvenlik şirketi Anonim Şirket olarak faaliyete geçecek, ortaklıkta hisse dağılımı %51 ve %50 olarak düzenlenecektir. Şirketin merkezi, ‘Merkez Birim’ içinde kiracı olarak yer alacaktır. Kuruluş, faaliyet ve personel giderleri şirketin %51 hissesine sahip ortak tarafından karşılanacaktır. Böylelikle hem gelir elde edilecek, hem de istihbarat verileri toplanacak, gereğinde ise operasyonel faaliyetler sürdürülebilecektir. Saygılarımızla,” şeklinde bilgilerin olduğu olduğu word belgesi bulunmuştur. 

Aynı CD’de “AFRODİT” isimli ana klasör içerisinde bulunan “F” isimli alt klasör içeriğinde bulunan “Fotoğraf-1” isimli klasörde yapılan incelemede, Hiram Abas, Alaaddin Çakıcı, Erol Evcil ve Eyüp Aşık isimli şahısların vesikalık fotoğraflarının yan yana bulunduğu fotoğraf kareleri olduğu görülmektedir. 

“AFRODİT” isimli ana klasör içerisinde bulunan “G” isimli alt klasör içeriğinde bulunan “General” isimli word belgesi içeriğinde, “Türkiye’yi Biçimlendiren Kemalist Generalin Portresi” başlıklı bir belge olduğu, söz konusu generalin Veli Küçük olduğu, Veli Küçük’ ün öz geçmişi ve mesleğiyle alakalı bilgilerin bulunduğu, ayrıca Veli Küçük’ ün JİTEM içindeki faaliyetleri ile Türkiye’yi biçimlendiren bir general olduğu şeklinde ifadelerin yer almaktadır. 

“AFRODİT” isimli ana klasör içerisinde bulunan “G” isimli alt klasör içeriğinde bulunan “Generaller” isimli word belgesi içinde emekli generaller Güven Erkaya,Teoman Koman, Vural Bayazıt ve Çevik Bir  hakkında fişleme şeklinde istihbari bilgilerin bulunduğu, “AFRODİT” isimli ana klasör içerisinde bulunan “H” isimli alt klasör içeriğinde ”Jandarma Genel Komutanlığı Tarafından Hazırlanmış Hizbullah Raporu” adlı bir belgenin olduğu, bu belge içeriğinde ise sorguda sorulacak sorular ile eleman temini ve sorguda sergilenecek tavır gibi konuların işlendiği tespit edilmiştir. 

 Şüpheli Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında bu CD’nin, Ümit Oğuztan ve Tuncay Güney’ den ele geçen dokümanlarla ilgili olarak hazırlattığı CD lerden olduğunu, o tarihte incelemek için (2) tane kopya CD aldığını, (4) CD almadığını beyan etmiştir.

Aynı adreste bulunan ve  142 den 149 kadar numaralandırılan dokümanların yapılan incelemesinde; 

142 ile numaralandırılan sayfada, “aşağıdaki bilgiler değerlendirme notları olup, delil ve sorguda materyal olarak kullanılmaz”, “GSM BİLGİ NOTU” şeklinde başlayan, içeriğinde“ 26.09.2002 Hedef : 905335524224 Arayan : 905335524224 Aranan : 05053281930 Tarih saat: 2002-09-26 11.46.39 İLKER-ERTAÇ isimli irtibatını arıyor…….” Şeklinde kısa telefon görüşme notlarının olduğu, 149 numara ile numaralandırılan sayfada “Hedef :905363187783 Arayan : 5363117781 Aranan : 905363187783 Tarih Saat:2002-09-26 00.12.08 Hedef telefonda bulunan olgunu Sedat arıyor Olgun Banu ile görüştüm. Avrupa da Turan isminde bir dergi kuracaklarmış. Türkiye de Sedat Peker’ in öncülük ettiği aynı fikirleri paylaştığımız öztürkler com adı altında bir internet sitesi bulunduğunu gerekirse dergiyi öztürkler adı altında çıkaralım. Birlik beraberlik olsun dedim. Onlarda acaba Sedat kabul eder mi diye sordular orda çıkacak dergi herhangi bir maddi yük getirmeyecek diyor Sedat maddi sıkıntıları aşabilirsek Türkiye’ de de bir dergi çıkarma çalışmalarım var Avrupa da böyle bir şey olabilir. Sen bu şahıslarla bir ön görüşme yap gerekirse adamları çağırır görüşürüz diyor” şeklinde son bulan telefon tapelerinin olduğu ,
150’den 167’ye kadar numaralandırılan dokümanın yapılan incelemesinde; 

150 numara ile numaralandırılan sayfada, “hedef :İLKER Aranan :NEVZAT Tarih saat: 02.10.2002. 15.31 çözüm (5 sayfa)….. şeklinde başlayan 167 numara ile numaralandırılan sayfada “…… O : sağol canım sağol İ : haber veririm ben sana” şeklinde son bulan dokümanda farklı şahıslarına ait telefon tapelerinin olduğu ,

168’den 214’e kadar numaralandırılan dokümanın yapılan incelemesinde;

168 numara ile numaralandırılan sayfada “ DİLEKÇE BÜYÜK DEVLETİMİN YETKİLİ SAVCILIK MAKAMINA ……” şeklinde başlayan, “T.C. VATANDAŞI A.HALİM ÖZGİRAY KIRIM TÜRKLERİ MİLLİ HAREKET LİDERLERİ TEMSİLCİSİ Şehit Muhtar Caddesi No: 8 Taksim/İSTANBUL Tel: 0532 377 84 29 Fax: 0212 237 87 95” şeklinde son bulan imzalı dilekçe olduğu, aynı dilekçenin “ORGANİZE SUÇLAR MÜDÜRLÜĞÜ Sayın Adil Serdar Saçan EMNİYET MÜDÜRLÜĞÜ İSTANBUL” başlığı altında ve “ DİLEKÇE T.B.M.M BAŞKANLIĞINA Sayın Yıldırım AKTUNA T.B.M.M. BAŞKANI” başlığı altında içeriğinde “ eski bakanlardan Cumhurbaşkanımızın kırım danışmanı kırım dernekleri federasyon başkanı olan Dr. Ahmet İhsan KIRIMLI (ÖZKARAMAN) ve EMEL vakfı üyesi aynı zamanda KGB ajanı Kırım Milli Meclis Başkanı Mustafa CEMİLOĞLU’ nun Hamisi ve koruyucusudur………. A.HALİM ÖZGİRAY Şehit Muhtar Caddesi No: 8 Taksim/İSTANBUL Tel: 0212 254 34 70 Fax: 0212 237 87 15 Ev: 0216 489 24 69” ve imzalı ve 214 numara ile numaralandırılan sayfada “ ……… kırım yüksek şurası Başkanlık Divanının ve Kırım Hükümetinin değiştirilmesi için çeşitli güçler arasında mücadele” şeklinde son bulan dilekçe şeklinde doküman olduğu ,
Sırt kısmında “1-B” ibaresi bulunan klasör içerisinde 247 den 252 ye kadar numaralandırılmış sayfaların genelinde “ÇOK GİZLİ” ibaresi bulunan dokümanların yapılan incelemesinde; 

İçeriğinde “247” numara ile numaralandırılan sayfada, “ 16.03.2001 tarihinde Dr. Adil Serdar Saçan isim ve imzası ile İstihbarat Şube Müdürlüğüne yazılmış Ön Çalışma konulu yazı olduğu, 248-249 numara ile numara ile numaralandırılan sayfalarda, Aykut Cengiz ENGİN İstanbul Devlet Güvenlik Mahkemesi Cumhuriyet Başsavcısı imzalı 16.03.2001 tarih ve Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlar Şube Müdürlüğüne hitaben Ön çalışma konulu “ÇOK GİZLİ” ibareli mühürlü paraflı resmi yazı olduğu, 

250-251-252 numara ile numaralandırılan sayfalarda ,15.03.2001 tarih Dr. Adil Serdar Saçan imzalı D.G.M. C.Başsavcılığına hitaben, Proje Çalışma Grubu İzin Talebi konulu “ÇOK GİZLİ” ibareli resmi yazının paraflı nüshasının olduğu, 
Üzerinde “ NAKİ” ibaresi bulunan yeşil naylon dosya içerisinde 253’den 264’e kadar numaralandırılmış dokümanın yapılan incelemesinde; 

253 numara ile numaralandırılan sayfada “Örfi ÇETİNKAYA, Cemal NAYIR, Galip Öztürk, Erol ÇAKIR, Tayfur Erdal CEREN( İst. Em.Md.Yrd.) Atilla ÇINAR (Diyarbakır Emniyet Müdürü), Ahmet PEK( Ağır Em. Müd.), Erol ÇAKIR, Nihat KUBUŞ (Narkotik Müdürü) Aydın ELİDAR (Valinin Eski Koruması Başkomiser) ve Mehmet ARTUNAY ( İst. Terör Müdürü)” şeklinde şematize edilmiş çizelge olduğu, 

254 numara ile numaralandırılan sayfada, el yazısı ile yazılmış “ beyaz saçlı beyaz gömlekli …………” şeklinde başlayan, “ ……. Önü tıkanan mafya bağlantılı işadamları.” Şeklinde son bulan doküman olduğu,

 255 numara ile numaralandırılan sayfada, 24.08.2001 tarihli Bozkurt Mahallesi Eşref Efendi sokak Melek Apartmanı No: 48/4 Şişli sayılı adreste faaliyet gösteren Ulusal Basın Yayıncılık, Spor, Sanat, Reklam Ajansı Firma hakkında yapılan istihbarat çalışmaları neticesinde hazırlanmış bilgisayar çıktısı BİLGİ NOTU olduğu,

 256-257-258-259 numara ile numaralandırılan sayfalarda, “Adnan ÖCAL’IN ÖLDÜRÜLMESİ OLAYI İLE İLGİLİ” başlıklı açık kimlik, telefon numaraları ve adreslerin yer aldığı bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

260 numara ile numaralandırılan sayfada, “ Ahmet DAĞDEVİREN, Dede İsmail lakaplı İsmail DALKIRAN ile Ensar DÜZ isimli şahıs grubundan firar iken yakalanan Şahin BAKAL isimli şahısların sorgulanması sonucu hazırlanan bilgisayar çıktısı BİLGİ NOTU olduğu, 

261 numara ile numaralandırılan sayfada, tarih kısmı el yazısı ile yazılmış 21.10.2004 tarihli fax gönderisi başlıklı doküman olduğu, 

262-263-264 numara ile numaralandırılan sayfalarda, 13 Şubat 2004 tarihli, Sebati BUYURAN Bakan a. Müsteşar Yardımcısı isim ve imzalı İstanbul Valiliğine hitaben yazılmış, Es. 3. Sınıf Emniyet müdürü A.Serdar Saçan ve Es. Emn. Amiri Ahmet İHTİYAROĞLU hakkında İçişleri Bakanlığı Yüksek Disiplin Kurulunca verilen 11.02.2004 gün ve 2004/10 sayılı karar tebliğ edilmesi konulu yazı olduğu, 

265’ten 273’e kadar numaralandırılan sayfalarda , telefon görüşmeleri ile alakalı dokümanların yapılan incelemesinde; “2000-2001-2002 YILLARINA AİT SABİT VE GSM HATLARDAN MÜDÜR BEYLE İLGİLİ OLARAK GEÇEN KONUŞMA NOTLARIDIR:” başlıklı çeşitli tarih ve saatlerde yapılan telefon konuşmalarının telefon görüşme özetlerinin yer aldığı doküman olduğu ,

Üzerinde “Gestetner” ibaresi bulunan siyah renkli klasör içerisinde 2 (iki) adet mavi renkli naylon dosya içerisinden elde edilen ve 274 ten 310 a kadar numaralandırılan ve sayfaların bir kısmında “GİZLİ” ve “KİŞİYE ÖZEL” ibareleri bulunan dokümanların yapılan incelemesinde ; 

274’den 286’ya kadar numaralandırılan sayfalarda, Vedat ERGİN, isimsiz ve AYDIN ZARARSIZ isimli şahıslardan gelen mektup ve telgraflar olduğu, 275 numara ile numaralandırılan sayfada, 16.08.2002 tarihli “Selamün Aleyküm Sayın Müdürümüz….,”şeklinde başlayan “Sayın müdürüm öncelikle gerçekten biz Uşak Cezaevindeyken cezaevine gönderdiğiniz bize karşı yapılacak suikast eylemini bildiren yazınızdan ötürü size teşekkürü kendime ve canım abim adına bir borç bilirim…..” şeklinde devam eden, “ ….. Peker’ in, Şahin’ in, Çakıcı’ nın haricinde çalışmalarınız takdire şahendir. Saygı duyarım, ayrım yok tebrikler!..” şeklinde son bulan el yazısı mektup olduğu, 

276 ile numaralandırılan sayfada, “yani sayın müdürüm biz bir aileyiz …….”şeklinde başlayan, 278 numara ile numaralandırılan sayfada “….. Kürşat efendi nasıl olacak sayın müdürüm, yalayıp yutuyorlar her yol Paris misali ön kapıdan alıyorsunuz arka kapıdan serbest kalıyorlar anlamıyorum!..” şeklinde devam eden, yine 280 numara ile numaralandırılan sayfada, “ sayın müdürüm o koltuklar kimseye baki değil daha daha iyilerine layıksınız ama bildiğinizi okuyun lütfen baskılara son verin neden? Bizlere olacak suikastın faksını Uşak Cezaevine gönderdiniz. Basına kamuoyuna neden açıklamıyorsunuz. Sayın müdürüm oyunları halkımızda görsün Uşak olaylarının gelişimi o faks. Sayın müdürüm kilit birisiniz bu konuda…..” şeklinde devam eden “ saygılarımla” şeklinde son bulan el yazısı mektup olduğu ve devamında farklı mektupların ve bu mektuplara ait zarf fotokopilerinin olduğu, 

295’ten 300’e kadar numaralandırılan sayfalarda, “Çorum Kapalı cezaevinde hükümlü FAHRİ KABACA isimli şahıstan Adil Serdar Saçan İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlar Şube Müdürlüğü adresine gönderilen ihbar içerikli mektup olduğu, 

301’den 306’ya kadar numaralandırılan sayfalarda, Ödemiş Kapalı Cezaevinden Vedat ERGİN tarafından gönderilen mektup olduğu, 307 den 310 a kadar numaralandırılan sayfalarda, Ödemiş Kapalı Cezaevinden 06.02.2001 tarihinde Vedat ERGİN tarafından APS ile Syn. Dr. Adil Serdar Saçan adına gönderilen ve Vedat ERGİN ‘in ALAATTİN ÇAKICI ile arasındaki problemleri anlattığı mektup olduğu, 
324 numara ile numaralandırılan fotoğrafın yapılan incelemesinde; Fotoğrafta Adil Serdar Saçan ile 4 (dört) erkek şahsın otururken kapalı bir mekânda çekilmiş fotoğraf olduğu,
325’ten 332’ye kadar numaralandırılan dokümanların yapılan incelemesinde; 

325 numaralı sayfada, 11.2.2003 tarihli “Sayın Adil Serdar Saçan gelişmelerle ilgili bilgi selamlar” yazılı ve imzalı, “Emin ŞİRİN İstanbul Milletvekili” antetli el yazması not olduğu, 326’dan 331’e kadar olan sayfalarda Emin Şirin’ in Adil Serdar Saçan’ ın çeşitli televizyon programlarında yaptığı açıklamalarla alakalı olarak Adalet Bakanlığı, Cumhuriyet Başsavcılığı ve Cumhurbaşkanlığına yazdığı yazıların olduğu, 
Üzerinde “My Clear Bag” ibaresi bulunan naylon dosyada bulunan ve 29 numara ile numaralandırılan dokümanın yapılan incelemesinde; 
Üzerinde 26 haziran 2008 tarihli “örnek Emniyet Müdürümüz….” şeklinde başlayan, “ ……sağlık haberlerinizi umutla ve özlemle bekliyoruz gazi kardeşim, Selamlar ve saygılar Doğu Perinçek” şeklinde son bulan doküman olduğu, 
Üzerinde “Bos stationery” ibaresi bulunan naylon dosya içerisinde 30’dan 32’ye kadar numaralandırılan dokümanın yapılan incelemesinde; 

İstanbul Valiliği Emniyet Müdürlüğünce 22.11.2001 tarih ve 2001/13592 sayılı İl Dışı Teklifi konulu İçişleri Bakanlığına hitaben yazılmış “GİZLİ” kaşeli resmi yazıda Adil Serdar Saçan’ ın bir takım sebeplerden dolayı İstanbul kadrosundan alınarak başka emniyet kadrosunda değerlendirilmesi ile ilgili teklif yazısının olduğu, 
Sırtlık kısmında “1-B” ibaresi bulunan mavi klasör içerisinden elde edilen ve 33’ten 79’e kadar numaralandırılan dokümanların yapılan incelemesinde; 

33 numara ile numaralandırılan sayfada, 07.04.1999 tarih ve 99/ Gz.28 sayılı, Hasan ÖZDEMİR 1.Sınıf Emniyet Müdürü İl Emniyet Müdürü isim ve imzalı İstanbul Valiliğine hitaben yazılmış “ÇOK GİZLİ “ kaşeli Uzman Talebi konulu (Müşteki Berk ÜSTANDAĞ’ ın 16.02.1999 tarihli Sarıyer C.Başsavcılığına vermiş olduğu İstanbul Ulaşım Sisteminden elde edilen paraların bir havuz sistemine aktarıldığı, kasti olarak denetim dışı bırakılan bu paralarında bir takım kişi ve kuruluşlarının özel hesaplarına aktarılmak sureti ile suiistimal edildiğine dair dilekçe) içerikli resmi yazının paraflı nüshası, 

34–35 ile numaralandırılan sayfalarda, aynı konu ile alakalı Sarıyer C. Savcılığının Valilik Makamı ve Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlar Şube Müdürlüğüne hitaben yazdığı yazılar olduğu, 36’dan 44’e kadar numaralandırılan sayfalarda, 25.08.2000-22.02.2000 posta tarihli Şube Müdürü Adil Serdar Saçan’ a hitaben gönderilen mektuplar ile ilgili 02.09.2000 tarih 2000/2392 sayılı Önder KARAMAN 2.Sınıf Emniyet Müdürü imzalı Mektup konulu dosyasına başlıklı resmi yazının paraflı nüshası ile 24.02.2000 tarih 2000/0526 sayılı mektup konulu Niyazi PALABIYIK 2.Sınıf Emniyet Müdürü imzalı, DOSYASINA başlıklı GİZLİ ibareli resmi yazının paraflı nüshası ile ilgili mektupların olduğu, 

45’ten 51’e kadar numaralandırılan sayfalarda, Nuri ERGİN ‘in basına hitaben yazdığı 3 sayfa faks ile 08.03.2000 tarihli 2000/651 sayılı Niyazi PALABIYIK 2.Sınıf Emniyet Müdürü imzalı, DOSYASINA başlıklı GİZLİ ibareli resmi yazının paraflı nüshası ile 06.02.2001 tarihli Vedat ERGİN’ in Ödemiş Kapalı Cezaevinden APS ile göndermiş olduğu mektup olduğu, 

52-53 numara ile numaralandırılan sayfalarda, 07.09.2001 tarih ve 2001/Öz.4688 sayılı Nizamettin BAYINDIR 2. Sınıf Emniyet Müdürü Emniyet Müdür Yardımcısı yazı ve imzalı Adil Serdar Saçan hakkında inceleme konulu yazı, 08.09.2001 tarih ve 2001/Öz.Klm.-4893 sayılı Adil Serdar Saçan’ ın inceleme yazısına istinaden vermiş olduğu savunma yazısının olduğu, 

54-55 ile numaralandırılan sayfalarda ,23.02.2000 tarih ve 2000/17193-98 sayılı yazı ile Niyazi PALABIYIK 2. Sınıf Emniyet Müdürü imzalı Adil serdar Saçan hakkındaki iddialar konulu, Organize Suçlar ve Silah Kaçakçılık Şube Müdürlüğüne hitaben yazılmış “GİZLİ” kaşeli resmi yazı olduğu,

 56’dan 59’a kadar numaralandırılan sayfalarda, 23.03.2000 tarih ve 2000/5478-37451 sayılı Niyazi PALABIYIK 2.Sınıf Emniyet Müdürü imzalı Organize Suçlar ve Silah Kaçakçılık Şube Müdürlüğüne hitaben Şikayet Mektubu konulu “GİZLİ” kaşeli resmi yazı ile bahse konu mektuplar ve notun bulunduğu, 

60 numara ile numaralandırılan sayfada, AYDIN ZARARSIZ isimli şahıslardan gelen mektup olduğu, 

61’den 79’a kadar numaralandırılmış sayfalarda, Adil Serdar Saçan’a hitaben yazılmış, ihbar mektupları, suikast mektupları ve bu yazılarla alakalı olarak çeşitli tarih ve sayılarda “GİZLİ” kaşeli resmi yazıların paraflı nüshaların olduğu ,
80’den 89’a kadar numaralandırılan dokümanların yapılan incelemesinde;

80 numara ile numaralandırılan sayfada, “Kamu Yon Dr. Ve Hukukçu yazar ele geçirmenin iki yönü; küresel boyut başlıklı, “1-kendi isteklerini gerçekleştirme. Amaçları karşı devrim bu maksatla rejimi savunanları kamuoyu nezdinde gözden düşürüyorlar, düşman addettikleri kişileri ortadan kaldırıyorlar, bu silahsız terör uygulamadır.- Yöntem, Özel çalışma grupları oluşturmak, (Yandaş basın, internet ve ulusal basındaki ajanları) internet ve basın ortamında karalama, bu amaçla kendilerinden olmayan basına da servis yapıyorlar. Dinleme illegal arama ( Van 100. yıl ün. Rek. Avukatının bürosu Nuh Mete örnekleri) Teoman Evren Özdemir ÖZOK, 2. Yabancı ist. Servislerine servis yapmak, çok gizli bilgilerin internet aracı ile yasadışı olması servis edilmesi gibi (değerlendirilen) hukuki boyut 2001, 2003, 1988 soruşturmaları ele geçen belgeler, Kanserli bir kütle var derhal almak gerekiyor, Silahsız terör örgütü kabul edilip kapsamını genişletilmeli, Ergenekon da Savcılığın bakış açısı çok tehlikeli, Anayasanın değiştirilmez illa üç maddesini savunmak terör örgütü üyesi olmak olarak yorumlanıyor.Bu durumda fetipi faydi kaydi örgüt, Devlet bir terör örgütü tarafından ele geçiriliyor, Bu kapsamda Cumhuriyetçi Atatürkçü ilerici tüm devlet memurları sistemli olarak yok ediliyor” şeklinde el yazmalarının olduğu 81.sayfa da; “Terörle mücadele yasası da geçti silahsız terör örgütü f tipinin önü açıldı 2557, 5397(2005) tarihli yasayla İst.-Daire BŞK. Yetki verildi, İst. Bşk. fet.tipi, f- ulusalcı dalgayı kolay aşarız dedi Ergenekon da başvuru, Ulusalcılara terörist mi diyorsunuz” şeklinde el yazmalarının olduğu,

 82 numara ile numaralandırılan sayfada, Telekomünikasyon iletişim başkanlığı ile ilgili bilgisayar çıktısı yazı ve illegal dinleme ile ilgili el yazması notların olduğu 

83 numara ile numaralandırılan sayfada, 313 44 22 nolu telefon numarasının olduğu, 

84 numara ile numaralandırılan sayfada, Nemci KUMOĞLU, Tufan MENGİ ALBAYRAKLAR, Harun KARACA gönüllü ortaklar, Necmi KADIOĞLU Dudullu Ziya Şark Sof. Ortağı, Mustafa AÇIKALIN Mali Müşavir, 1999 sonunda Servis ihalesi dörde bölünüyor sadece bir kişi katılıyor Ertaçlar şirketi katılıyor sonra vazgeçiyor ALBAYRAKLAR ihaleyi bunlardan alır, Çöp işinde en büyük işi yapıyorlar şeklinde el yazması notlar olduğu,

 85 numara ile numaralandırılan sayfada, Mehmet SONSES 0532 262 89 00 şeklinde telefon numarası olduğu,

 86 numara ile numaralandırılan sayfada, İşletme müdürü Kemal Öztürk, Nuri Ahmet ALBAYRAK, Osman YILDIRAK adamları, Avukat belediyenin huk. Müşaviri, Mahmut TOKAY Albayraklar’ın yanından ayrılmaz, Çevre Koruma Genel Başkanı Mustafa Öztürk’le görüşülebilir bunlara gıcık şeklinde el yazması notlar olduğu,

 87 numara ile numaralandırılan sayfada, ALBAYRAKLAR’la ilgili el yazması notların olduğu,

88 numara ile numaralandırılan sayfada,  adres tarifi olduğu, 

89 numara ile numaralandırılan sayfada, Can SANDIKÇIOĞLU 0532 211 40 78, Özcan SANDIKÇIOĞLU 0532 217 25 96 el yazması isim ve telefon numaralarının olduğu ,

Yapı kredi bankası A.Ş. ibaresi bulunan dekont kısmında “Acar Yıldırım” Yazılı 06.08.2002 tarihli 10.013.125.000 tl meblağlı belgenin yapılan incelemesinde;Acar Yıldırım adına 06.08.2002 tarihli Yapı kredi bankası dekontu olduğu, 
LEITZ marka naylon dosya içerisinde 93’den 141’e kadar numaralandırılan Adil Serdar Saçan imzalı resmi yazının yapılan incelemesinde;İstanbul Emniyet Müdürlüğünün B.05.1.EGM.4.34.00.16.Adli Br.A:99/Cr.228 sayılı Adnan OKTAR’la ilgili tahkikat evraklarının paraflı suretinin fotokopisi ve ekinde delilerinin olduğu , 
142’den 149’a kadar numaralandırılmış bazı şahıslara ait telefon dinlemelerine ilişkin notların yapılan incelemesinde;26.09.2002 tarihli Hedef, arayan, aranan, tarih, saat, ibareli değişik kişi ve şahıslara ait iletişim tespit belgelerinin olduğu,
150’den 167’e kadar numaralandırılmış dökümanların yapılan incelemesinde;02.10.2002 tarihli hedef: İlker, 15.09.2002 tarihli hedef: Oğuz KORUKIR ve 01.10.2002 tarihli Hedef: İlker ibareli iletişim tespit belgeleri olduğu, 
Şüphelinin Eminönü İlçesi Dalbastı sokak no:13/3 sayılı işyerinde yapılan aramada elde edilen;

Üzerinde Corusel yazan ajanda içerisinde ‘Sevgi Erenerol 244 28 10’ şeklinde isim ve telefon numarası yazılı olduğu,

Aynı işyerinden elde edilen 73 den 92 ye kadar numaralandırılan Kohen davası isimli doküman içeriğinde; Ekrem DENİZ isimli şahsın Ankara DGM Cumhuriyet Başsavcılığına sunmuş olduğu 21.11.2001 tarihli dilekçesi, 18.05.2002 tarihli Rumuz PAŞA GG.G.G.U dipnotlu çok önemli dikkate alınması önemle rica olunur başlıklı Emniyet Müdürü Şerafettin URAL hakkında çeşitli ithamların olduğu 4 sayfalık yazı, SUR-TUR firmasına ait olduğu değerlendirilen Erol KOHEN ile ilgili Hesap detaylarının olduğu belgeler bulunduğu,

Üzerinde Eti Bank bulunan ajandanın içeriğinde ; Emniyet Müdürlüğü yaptığı dönemde Sekreter tarafından tuttuğu değerlendirilen arayan şahısların notlarının yazıldığı ajanda olduğu, bu notlar içerisinde birçok isim bulunduğu görev yaptığı dönemdeki görev ile ilgili notların olduğu, -20 Mart sayfasında “18.09.2001 Perşembe günü saat:16:18’de Güler Kömürcü aradı ve görüştü”,-7 Ağustos sayfasında “20.01.2001 tarihinde saat 14:31’de 05353318421 nolu telefondan Seyhan SOYLU aradı”,7 Ağustos sayfasında “20.01.2001 tarihinde saat 16:42’de Seyhan SOYLU aradı, görüşmedi” şeklinde notlar olduğunun tespit edildiği, 

93’ten 205’e kadar numaralandırılan dokümanların yapılan incelemesinde ; 10 aralık 2002 tarihli dönemin Başbakanı Abdullah GÜL’e hitaben Emin ŞİRİN tarafından yazılmış 02.08.2000 tarihinde İzmir ilinde başlatılan Balina operasyonu ile bu operasyonun devamında Ankara’da 31.10.2001 tarihinde başlatılan Örümcek Ağı operasyonlarında yaşanan olayların aktarıldığı, operasyonlarda yakalanan Abdurrahman HİSARLIOĞLU' İzmir ilinde Şerafettin URAL tarafından ifadesinin  alındığı,  daha sonra İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Şube’de Adil Serdar Saçan tarafından ifadenin kasıtlı olarak değiştirildiği konusu ile ilgili iddiaların bulunduğu dilekçe olduğu, dilekçenin ekinde iddialarla ilgili ifade tutanakları, kararlar, raporlar, gazete haberlerinin olduğu ,

67’den 72’ye kadar numaralandırılan dokümanın yapılan incelemesinde; 6 sayfalık yazı olduğu yazı içerisinde ‘Komplo teorilerinin her gün birbirini kovaladığı ülkemizde bu tip olayların mimarı bir kişinin geçmişine ve yaptıklarına bir göz atmak kamuoyunun gerçekleri öğrenmesi açısından yararlı olacaktır’ şeklinde başlayan yazıda; Adil Serdar Saçan ve MELİH KİTER isimli komiser ile ilgili çeşitli iddiaların aktarıldığı COŞKUN HAYAL isimli şahsın Kaçakçılık ve Organize şube Müdürlüğüne getirildiği, COŞKUN HAYAL’in bu şubede çalışmasının uygun olmadığı ile ilgili yazıların olduğu,

 K&M hukuk bürosu İstanbul 1.Ağır Ceza Mahkemesi Sayın Başkanlığına Dosya no:2004/134 E, başlıklı dökümanın yapılan incelemesinde; Sanık Osman SANDIKÇI’nın vekili Av.Murat BALCI tarafından Delillerin sunulması konulu dilekçede Sanık Adil Serdar Saçan hakkında İstanbul DGM Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından yazılmış olan yazıda sanığın hukuka aykırı uygulamalarından bahsedilmektedir.Bu sebeple adı geçen yazıyı delil olarak mahkemeye sunuyoruz şeklinde başlayan yazı sureti olduğu, 

1’den 25’e kadar numaralandırılan kağıtların yapılan incelemeside; 1 nolu kağıt üzerinde: Metin AKÇA Mecidiyeköy PTT şubesi 05422458207 şeklinde yazı olduğu,2 nolu kağıt üzerinde: 6389692 şeklinde numara yazılı olduğu, 3 nolu kağıt üzerinde: 5382492829 şeklinde numaranın olduğu, 4 nolu kağıt üzerinde :5042488 şeklinde numara olduğu , 5 nolu kağıt üzerinde :tutkun 05325653458 şeklinde numaranın olduğu, 6 nolu kağıt üzerinde: Sinan 05322315858 İnan: 5112727, isimsiz yanında herhangi bir isim olmayan 5286000 şeklinde numaraların olduğu , 7 nolu kağıt üzerinde: Halise 2516494 ,Şile Ümraniye sapağı sağa dönü 2.M Miaco şeklinde numara ve yazıların olduğu, 8 nolu kağıt üzerinde: 23.11.2000 4337. Kasımpaşa Deniz Hast. Başhekimliği 5334721819 Özlem şeklinde numara ve yazıların olduğu, 9 nolu kağıt üzerinde: 05324038415 şeklinde numaranın olduğu, 10 nolu kağıt üzerinde: 5322372 şeklinde numaranın olduğu, 11 nolu kağıt üzerinde Oyakbank Emir Özkan hesap no: 3864701552 telefon no:4206958 şeklinde yazı ve numaranın olduğu, 12 nolu kağıt üzerinde: atilla. kart @bmm, murattokgoz2000gov.tr@yahoo.com şeklinde yazılar olduğu, 13 nolu kağıt üzerinde:reklevay 6412115, 5055203 play-Hall brandası şeklinde yazılara ve telefon numaralarının olduğu, 14 nolu kağıt üzerinde: 15.10 şeklinde numaranın olduğu, 15 nolu kağıt üzerinde: 60012139465T Vakıf bank Gebze Şubesi 2. 40 5.2 şeklinde numaraların olduğu, 16 nolu kağıt üzerinde: desteka kazanci.com.tr MHP il Başkanı 05322963422 şeklinde numara ve yazıların olduğu, 17 nolu kağıt üzerinde: Bköy Bel basın danışmanı 05333432065 Yalçın CUFRU şeklinde numaranın olduğu, 18 nolu kağıt üzerinde : unakıtanın oğlu ve özel düzenleme mısır ithalat, kambio affı ve vergi barışı AKP liler vergileri şeklinde yazıların olduğu, 19 nolu kağıt üzerinde : Hülya PEKŞİRİN yıldız 4.cad. 63.sok 3/3 YILDIZ/ANKARA şeklinde yazıların olduğu, 20 nolu kağıt üzerinde: yakupkotan@hotmail.com 02624543791, şeyma, bedri 54309 şeklinde numara ve yazıların olduğu, 21 nolu kağıt üzerinde: Aşkim_Enes buzu.com, Bedri saçan,Bedrim,Bed, Şeyma 1993,seym olduğu değerlendirilen yazıların olduğu, 22 nolu kağıt üzerinde: Grafitezi 05354880025,Yeşim 05323044877 şeklinde numaraların olduğu, 23 nolu kağıt üzerinde:6’ye şeklinde yazının olduğu, 24 nolu kağıt üzerinde: 2244950,4296,05388045993 olduğu değerlendirilen numaralar olduğu, 25 nolu kağıt üzerinde:bakcuraamilliyet.com.tr 3543000,3544840,3543905 Hatice olduğu değerlendirilen yazı ve numaraların olduğu tespit edilmiştir. 

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:1527, 23.12.2007 tarihinde Güler Kömürcü ile yaptığı telefon görüşmesinde;Bir süre aralarında merhabalaştıktan sonra A.S.Saçan’ın ATATÜRK’ü rüyasında gördüğünden bahsettiği ve rüyanın etkisinde kaldığını belirttikten sonra “VATANA VE MİLLETE HAZIR HİZMET ETMEYE HAZIR DURUMA GELDİM ARTIK YAKINDA HİZMETE BAŞLAYACAĞIM GİBİ GELİYOR.” diyerek görüşmenin sona erdiği,

Tape No:1528, 15.01.2008 tarihinde Güler Kömürcü ile yaptığı telefon görüşmesinde; Aralarında merhabalaştıktan sonra Güler Kömürcü’nün İtalya’ya tatile gittiğinden bahsettiği ve bunun üzerinde kısaca konuştukları, Güler Kömürcü’nün Adil Serdar Saçan’a ne yaptığını sorması üzerine ADİL’in “VALLA KİMSEYE BİR ŞEY YAPMIYORUM DAHA buralarda oturuyoruz ZAMANI GELECEK YAPARIZ İNŞALLAH ne yapıyorsun sen nasıl gidiyor durum.” dediği, devamında Güler Kömürcü’nün “Ilımlı bir şekilde işte süreç tamam ilerliyor.” dediği, Adil Serdar Saçan’ın “Evet din devletine dönüşüyoruz yani.” dediği, Güler Kömürcü’nün “Biraz daha fazlası oluyor bence ve tam. AKP daha hiç bir parti yok ülke de ne bileyim bir terör örgütü işte şeyi spor futbol takımı hepsi taşeron. Valla Fetullahın yani üzerinden bir şeye dönüştürüyorlar bizi ama korkunç korkunç.” dediği, Adil Serdar Saçan’ın “Sizin Akşam gazetesinden bir dangalak benle röportaj yapmak istiyor ama neydi herifin ismi bilmiyorum ki unuttum şimdi hem de bakayım dedim falan.” diyerek görüşmenin son bulduğu,

Tape No:1529, 15.01.2008 tarihinde Güler Kömürcü ile yaptığı telefon görüşmesinde; Bir önceki görüşmede muhabir konusu ile ilgili olarak A.S.Saçan’IN “BÜLENT ŞANLIKANLI öyle biri.” dediği, G. Kömürcü’nün böyle bir muhabiri şahsen tanımadığını belirttikten sonra, A. S. Saçan’ın “Gazete hala KARAMehmet’in mi.” diye sorduğu, G. KÖMÜCÜ’nün onaylaması ve kötü bir şey olacağını zannetmediğini belirtmesi üzerine A. S. Saçan’ın “Kötü bir şey olsa ne olacak ya hayatım Allah Allah topu topu ağzına vururum yumruğu çeker giderim artık polis değilim. İşkence değil artık.” dediği, devamında yine “Baksana hiç olmazsa muhafazakâr ibne değiliz ya.” dediği ve bir süre Fetoş diyerek Fettullah Gülen’den bahsettikleri, A. S. Saçan’ın “Onların konuşmasına BAKMA SEN, BİR TANE BİZDEN OLAN ADAM BUNLARDAN 50 TANESİNİ HALLEDER YA, bunlar kim ya bunlar köpek ya PARA BUNLARDAYMIŞ NERDE PARA BUNLARDA OLSUN LAN ÖLÜ ADAMIN PARAYA İHTİYACI OLMAZ YANİ.” dediği, devamında “Mecliste Türbanlı kadınlar için ayrı şey açılıyor nedir o berber açılıyor kuaför açılıyor, dün ben falan filan bu şekil .. gider ondan sonra BİR BAKARSIN Kİ AĞAÇLARDA SALLANMALAR VAR AZ KALDI ÇOK AZ KALDI yani sabırları çok zorluyorlar bunlar, Bunlar Türk devletinin refleksini bilmiyorlar o refleks yalnız yakınlaşıyor onu sana söyleyeyim bir gece de bütün her şey değişebilir yani ha bu millet de direnir mi bu millet güç nerdeyse ona tapar ertesi gün bakarsın o refleksif hareketi yapanların yanında yer almış hepsi CEMİL İPEKÇİ de ben ibneyim ya ne muhafazakarlığı demeye başlamış.” dediği ve görüşmenin bu şekilde sonlandığı,

Tape No:5089, 03.09.2008 tarihinde Ş. S. ve EBRU ile yaptığı telefon görüşmesinde;  Ş.S’nin “ Ama çok sıkıntısı var. Bak ıı ee şey ee Esenyurt Belediye başkanıyla bi adam” dediği, Ebru’nun “Hı hı” dediği, Ş.S“ Adam tutmuşlar Adil’i öldürtmek için” dediği, Ebru’nun “ Allah Allah” dediği, Ş.S’nin
“Evet. Ciddi yani” dediği,  Ebru’nun “Doğrudur, doğrudur” dediği, Ş.S’nin “Dün evvelsi günde üç tane Polis kılıklı adam gelmiş” dediği,  Ebru’nun “Hı” dediği, Ş.S’nin “Burda bizim apartmanı araştırıyolar” dediği,  Ebru’nun “A, aa” dediği, Ş.S’nin “Evet. Ne olduğu belli değil o adamların. Adam” dediği, Ebru’nun “Acaba hani bu Ergenekon” dediği,  Ş.S’nin “Ha evet evet” dediği, Ebru’nun “İşi falan ya Şelale” dediği, Ş.S’nin “Evet yani. Biz sabaha kadar yine uyumadık” dediği, 

Tape No:5093, 14.02.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde;  Tuncay Özkan’ın “Alo” dediği, A. S. Saçan’nın “Ne yapıyorsun” dediği, T.Ö“ Oturuyorum sen ne yapıyorsun “ dediği, A.S.S’nin
“Bende oturuyorum bi şey sorcam söylicem daha doğrusu bu YARGITAY Cumhuriyet  Başsavcılığının bi çalışması var ya bunlarla ilgili“ dediği, T.Ö’nün “İyi ediyosun  sor hı” dediği, A.S.S’nin
“Orda tanık dinlemeleri gerekir mi acaba” dediği, T.Ö’nün “Hiç bilmem konuşuruz” dediği,  A.S.S’nin “Eğer olursa benden çok iyi tanık olur” dediği, T.Ö’nün “Gel de konuşalım iyi gel de konuşalım” dediği, A.S.S’nin “Tamam mı” dediği, T.Ö’nün “Tamam tanımıyorum gel de konuşalım “ dediği, A.S.S’nin “Eyvallah tamam” dediği, şüphelinin bu görüşme ile ilgili olarak  Yargıtay’ın AKP’nin kapatılması davası ile ilgili olarak tanık gösterilmesi için yaptığı görüşme olduğunu beyan ettiği, 

Tape No:5111, 07.03.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde;  T.Ö’nün “Yav anasını avradını s…. sen yarın mitinge gelcek misin aslanım” dediği, A.S.S’nin “Ne mitingi valla ben bilmiyorum” dediği, T.Ö’nün “Kadın mitingimiz varya oğlum” dediği, A.S.S’nin “Ha” dediği, T.Ö’nün  “Yarın Çağlayan’da yengeyi çocukları al gel” dediği, A.S.S’nin “Ben yarın dersim var ama sabaha” dediği, T.Ö’nün “Yav saat on ikide be” dediği, A.S.S’nin “Tamam da o sabah dokuz buçuktan dörde kadar üniversitede dersim var yarın benim” dediği, T.Ö’nün “İyi peki” dediği, A.S.S’nin “Ama şeyler gider çocuklar gelebilirler” dediği, T.Ö’nün “E söyle gelsinler hepsi” dediği,  A.S.S’nin “Tamam” dediği, T.Ö’nün “Ondan sonra senle de Pazar günü şeyden a Bursa’ya gitcem pazartesi günü bi araya geliriz konuşuruz biraz” dediği, A.S.S’nin “Tamam” dediği, T.Ö’nün “Tamam canım” dediği, 

Tape No:5113, 10.03.2008  tarihinde ŞEVKİ DUYU ile yaptığı telefon görüşmesinde;   A.S.S’nin “İnşallah atlatırsın” dediği,  Ş.D’nin “İnşallah DUYUSAN’ ı sattım devrettim artık şey telefonları bile devrettim yani Şevki DUYU   adına Türkiye Cumhuriyetinde hiç bi şey yok” dediği, A.S.S’nin “İyi ne güzel” dediği, Ş.D’nin  “Evet” dediği, A.S.S’nin “Kime devrettin” dediği, Ş.D’nin “Kime bulduysam ona sattım devrettim yani işte” dediği, A.S.S”nin “Ne yapıyosun şimdi” dediği, Ş.D’nin “Ne yapıyım şimdi oturuyorum” dediği, A.S.S’nin “Aaa” dediği, Ş.D’nin “Vallahi firmayı sattım zaten” dediği, A.S.S’nin “Bi şey yapmıyomusun” dediği, Ş.D’nin
“E şimdi Küçükköy’ de bi yere taşıdım işte ufak bi yer tuttum” dediği, A.S.S’nin
“Allah, Allah” dediği, A.S.S’nin “Tamamen boşalttın mı orayı”  dediği, Ş.D’nin “Tamamen yok devrettim birilerine işte birisi evini satmıştı o iki yüz on bin dolara bütün” dediği,  ordaki Duyusanın makinalarını filan verdim Mersan duruyo  oda kızımın üstüne Duyusanı   sattım yani” dediği, Ş.D’nin “Bu yirmi martta ben ne yapıcam ne dicem bu telsizler kimin bu silah kimin bide ben   sana hep söylüyorum ya benim emanet o zaman ilk zamanda ben dedim ya  sana vardı   bende bi emanet ama benim emaneti buldum ben duruyo o alınan emanet benim değil   benimle alakası yok” dediği, A.S.S’nin “Abi yani” dediği, Ş.D’nin “Yani “ dediği, A.S.S’nin “Beni de” dediği,  Ş.D’nin “Telsizler” dediği, A.S.S’nin “Hı” dediği, Ş.D’nin “Telsizleri zaten hiç görmedim” dediği, A.S.S’nin “Onları da görmedik abi orda dicen şey işte o yani daha önce sen ifade vermedin mi o   konuda” dediği, Ş.D’nin
“Verdim dedim yani ben “ dediği,  A.S.S’nin “O usulsüz aramadan dolayı takipsizlik verdi adamlar geldi aradılar diceksin bi önce yani” dediği, Ş.D’nin
“Evet mahkemede de aynı şeyi söylim dimi” dediği,  A.S.S’nin “Tabi canım aynı şeyi söyle zaten çelişki olursa aleyhine olur senin ya çelişki yapmaman   lazım yani”  dediği, Ş.D’nin “E yok zaten neyse o yani on iki Aralıkta geldi adamlar hiç bu şey bulamadılar ya zaten   onu” dediği, A.S.S’nin “Senin ifadelerinde şeyi de söylemişler Cenk TESLER diye bi herif var falan dedim   hatırlarsan” dediği, Ş.D“ Yok o adam öldü Ahmet KIRAN’ın bi adamıydı bir hafta bekçilik yaptı bizde adam benim   bekçi bırakmıştı ya o  bi ara kovduydum bekçiyi   “ dediği, A.S.S
“ Sen öldüğünü bilmek zorunda değilsin ki ya böyle bi adam vardı diyebilirsin yani onu “ dediği,   polis ifaden de söylemiştin bildiğim kadarıyla  “ dediği, Ş.D
“ Evet tabi canım ya, yani Cenk TESLER şöyle bana dedi ki abi burası çok karanlık dedi   burada emanet yok mu dedi bi emanet, emanetsiz burada durulmaz dedi valla dedim   Cenk nerden buluyim sana emanet dedim filan  “ dediği, A.S.S’nin
“Tamam söyle abi bunu” dediği,  Ş.D’nin
“Sonradan da o Ahmet KIRAN abi o bi emanet almıştı dedi onun emanetidir dedi abi   tuvaletin üstüne koymuş güya oda tesadüf o gün diyo bi taksiciylen almaya gitmişler   emaneti” dediği, A.S.S’nin “Hı” dediği, Ş.D’nin “Polisleri görünce kaçmışlar taksici gelip ifade verecek”  dediği,  A.S.S’nin “E tamam abi işte bu şekilde söyle” dediği, Ş.D’nin “E öyle zaten” dediği, A.S.S’nin “E tamam daha dicek bi şey yok ki” dediği, Ş.D’nin “Yani” dediği, A.S.S’nin
“Telsizleri ben görmedim dersin ya benim ne işim olur telsizle yani telsiz diye bi şey yok   ki abi telsizden ne ceza vercek ya herkesin telsizi var şu anda” dediği, A.S.S’nin
“Hani o senlen geldi görüştük oturdunuz ya orda işte ondan beri daha o kayboldu bende   ondan sonra”  dediği, Ş.D’nin
“Öyle konuştuk ettik o şeyi de onun geçen gün iki tane adam yollamış bana o hani Arif   ibnesi vardı ya” dediği,  A.S.S’nin “He” dediği, Ş.D’nin “Tam da o doğum günüm olduğu gün ondan seni ondan unuttum sinirimden içtim de o   gün moralim de bozuk iki tane kürt yollamış üç milyar telefon borcu varmış ben   ödeyeymişim telefon borçlarını”  dediği, A.S.S’nin “Kim o ya” dediği, Ş.D’nin “O Arif Doğan’a gitmiştik ya Yalova’ da”  dediği, A.S.S’nin “Ne biliyim abi ben tanımıyorum ki ben onları ya, ya dedim ya sonra  seni uyardım ya bu  ibneden uzak dur diye da” dediği, Ş.D’nin “Ya uzak” dediği, A.S.S’nin “Şevket” dediği, Ş.D’nin “Uzak duruyorum onlarla bi alakam yok yani bi alakam yok ki Albay’ a götürdü ya bizi   şeyde o zaman Yalova’ da görüştük ya bi Albaylan şey vardı”  dediği, A.S.S’nin “Ya tamam biliyorum ben gittiğimizi” dediği, Ş.D’nin “Volkan vardı bilmem” dediği, Ş.D’nin “Ya siz beni gömeceksiniz ya ben sizi gömecem dedi ben elli dört yaşındayım yaşadığım   kadar yaşamam dedim” dediği, A.S.S’nin
“Allah, Allah”  dediği, Ş.D’nin “ Vallahi” dediği, A.S.S’nin
“Yok o ibneyle görüşmüyorum onu zaten bulduğum yerde de iyi bi benzeticem” dediği, Ş.D’nin “Sonra ben bende telefonları vardı onu aradım ulaşamadım telefonlarından hani niye   geldi bu adam bana niye bide göya adam benim Kırklareli’ nde ki işlerimi halletmiş gibi   konuşuyo dedim kardeşim sen benim aradım Albayın dedim Albayım deme bana s…..   lan dedim o zaman a… ben senin gibi çok albay gördüm dedim yavşak, yavşak   konuşma dedim o zaman” dediği, A.S.S’nin “Hı kim o ya” dediği, Ş.D’nin “Valla yavşak, yavşak konuşmaz dedim s…. senin gibi ne kadar albay varsa dedim” dediği, A.S.S’nin “Yok abi yok ben onları tanımıyorum ben sana” dediği, Ş.D’nin “Benim kapıma dedim böyle itirafçı mıdır PKK’lı mıdır necidir dedim benim kapıma böyle   adam gönderecek Albayı s….. dedim” dediği, 

Tape No:5117, 19.03.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde;    A.S.S’nin “Geçen pazartesi de geldim Ankara’daydın” dediği, T.Ö’nün “Lan oğlum şimdi de Çanakkale’ye gidiyorum Çanakkale, Aydın, İzmir, Muğla” dediği, A.S.S’nin “Ya benim de senlen görüşmem gerekiyo aslında ya” dediği, T.Ö’nün “Şuan Çanakkale yolundayım” dediği, A.S.S’nin “Ya ben sana bi numara göndercem” dediği, T.Ö’nün “Sen hiç bana numara falan gönderme numaralar üzerinden bi şey konuşmak falan   konuşmak mümkün değil artık” dediği, 

Tape No:5122, 22.05.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon telefon görüşmesinde; A.S. S.’nin “Buyrun biz kaç kişiyizin lideri Tuncay Bey buyurun” dediği, T. Özkan’nın  “Beyefendi” dediği, A.S.S’nin “Buyurun” dediği, T.Ö’nün
 “Uydu lisansına sahip bi televizyona ihtiyacım var” dediği, A.S.S’nin “Efendim” dediği, T.Ö’nün “Uydu lisansına sahip bir televizyon şirketine ihtiyacım var” dediği, A.S.S’nin
“Benim televizyonumu al kardeş” dediği, T.Ö’nün “Yok hani bize bi adam göndermiştin hatırlıyor musun bundan bi beş altı yıl önce” dediği, A.S.S “Ha anladım” dediği, T.Ö’nün “Öptüm seni” dediği, A.S.S’nin “Oldu” dediği, T.Ö’nün “Acil” dediği, A.S.S’nin “Tamam” dediği,

Tape No:5129, 06.06.2008 tarihinde X erkek şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde;  A. S. Saçan’nın “ Efendim” dediği, X ERKEK ŞAHSIN “Ne yapıyosun” dediği, A.S.S’nin “Kimseye bişey yapmıyorum, sen ne yapıyosun” dediği, X.E.Ş “Ee valla ne biliyim ben , dava gelmiş sana da” dediği, A.S.S’nin “Ne davası” dediği, X.E.Ş “Ergenekon davası gelmiş diyolar” dediği, A.S.S’nin “Iı nasıl” dediği, X.E.Ş 
“ Eee ne biliyim ben” dediği, A.S.S’nin “Yok abiciğim öyle bişey” dediği, X.E.Ş “Son duyumlar böyle ya” dediği, A.S.S’nin “ Nasıl ergenekon davası gelmiş ya” dediği, X.E.Ş 
“Valla senle ilgili de bişey gelmiş ama o dönem memur olduğun için Fatih adliyesine göndermişler” dediği, A.S.S’nin “Neyi benle ilgili eee kardeşim tamam o işte şey yav Şevki nin ordaki eşyalar işte ya” dediği, X.E.Ş “Haaa evraklar” dediği, A.S.S’nin 
“Halla halla, yeni bişey mi diyorlar” dediği, A.S.S’nin “O onlar hani , şey varya evraklar işte gitmiş” dediği, X.E.Ş 
“Odur odur” dediği, A.S.S’nin “Eee orda bulunmuş hikayesi varya” dediği, X.E.Ş 
“Hım” dediği, A.S.S’nin “Halbuki orda evrak mevraktta bulunmadı, sadece şeyin ee ifadeleri bulundu” dediği, X.E.Ş “Tuncayın” dediği, A.S.S’nin  “Neydir o Tuncay Güney in ifadesi” dediği, X.E.Ş 
“Hıı” dediği, A.S.S’nin “Öteki dangalağın Ümit Oğuztan ın ifadesin kasetleri bulundu zaten orada biz itiraz  ettik yani, biz böyle bişey burda yoktu diye” dediği, X.E.Ş 
“Hı hı” dediği, A.S.S’nin “Yargılandık, mahkum olduk uzadı Yargıtay bozdu” dediği, X.E.Ş “Hı hı” dediği, A.S.S’nin “Şeyi” dediği, X.E.Ş “Mahkumiyeti” dediği, A.S.S’nin “Görevi kötüye kullanmaktan yargılandık, belge çıkarmaktan” dediği, X.E.Ş “Hı hı” dediği, A.S.S’nin “Yargıtay bozdu şimdi tekrar oraya geldi tekrar yargılanacaz ondan” dediği, X.E.Ş “Hııı” dediği, A.S.S’nin “Sadece o değil yani, biliyosun şubeden bir sürü evrak çıktıya” dediği, X.E.Ş 
“Evet evet” dediği, A.S.S’nin “Ona heralde oraya yazmıştır” dediği, X.E.Ş “Olabilir” dediği, A.S.S’nin “Hani bunlar diyip duruyorlardı ya bu adamı niye yargılamıyosunuz evraklar niye orda  bulundu diye” dediği,

Tape No:5132, 10.06.2008 tarihinde EMCET Olcaytu ile yaptığı telefon görüşmesinde;  E. Olcaytu’nun “Alo” dediği, A.S. Saçan’ın “Efendim abi nasıl oldun” dediği, E.O “Adil Bey ee iyiyim iyiyim ee çayınızı içmeye ee uğrayabilirim dicektim ama” dediği, A.S.S’nin “ Nerdesiniz” dediği, E.O’nun “Ben Sultanahmet teyim” dediği, A.S.S’nin “Tamam otele gelin” dediği, E.O’nun “Tamam” dediği, A.S.S’nin “Oteli biliyorsunuz” dediği, E.O’nun “O evet evet o şeyin karşısı” dediği, A.S.S’nin “Büronun evet” dediği,  E.O’nun “Tamam peki 15 dakikaya kadar gelirim” dediği, A.S.S’nin “Gelin bi çay” dediği,  E.O’nun “Tamam oldu peki” dediği, A.S.S’nin “Görüşmek üzere” dediği,

Tape No:5140, 22.06.2008 tarihinde Mustafa VARLI ile yaptığı telefon görüşmesinde;  M. VARLI’nın  “Müdürüm buyur canım” dediği,  A. S. Saçan’nın “Nasısın abi” dediği, M.VARLI’ nın  “İyiyim çay içiyom buyur” dediği, A.S.S’nin “Sağol abi ben şeydeyim” dediği, M.VARLI’ nın  “Nerdesin” dediği, A.S.S “Dışardayım bu vakit gastesinde senin adamın vardı demi abi” dediği,  M.VARLI’ nın  “Bi Sinan diye bir arkadaş geliyodu” dediği, A.S.S’nın “Neci orda yazar mazar mı” dediği,  M.VARLI’ nın “Yok yazar değil oo ee şey bölümüne bakıyor heralde ilan bölümüne” dediği, A.S.S’nin “İlan peki Adnancılardan gelen giden var mı yanına” dediği, M.VARLI’ nın “Yok” dediği, A.S.S’nin “Onlara haber uçarabilir misin” dediği, M.VARLI’ nın  “Uçururuz” dediği, A.S.S’nin “Abi şimdi onlara şöyle bi haber uçur” dediği, M.VARLI’ nın “Hee” dediği, A.S.S’nin “Bu Adnanlan Adnanlan ilgili elimde benim bir sürü belge var” dediği, M.VARLI’ nın “Hııı” dediği, A.S.S’nin “Taa 99 dan beri” dediği, M.VARLI’ nın  “Heee” dediği,  A.S.S’nin 
“Halada şuanda bitakım çocuklara tecavüzü ile ilgili elimde belgeler var tamam mı” dediği, M.VARLI’ nın “Hı ııı” dediği, A.S.S’nin “Ondan sonra bu bu işkence davalarında bu bize açtıkları işkence davasında belden aşağı vuruyorlar tamam mı” dediği, M.VARLI’nın “Hıh” dediği, A.S.S’nın “Terbiyesizlik yapıyorlar, eğer bu şekilde devam ederlerse” dediği, M.VARLI’ nın  “Heee” dediği, A.S.S’nin “Basına verecek ve soruşturma açtırtacak şikayetçi olup diye bunların gözünü korkutmamız lazım ama öyle bi söylemeliyiz ki” dediği, M.VARLI’ nın “Hııı” dediği, A.S.S’nin “Anladın mı” dediği, M.VRALI’ nın “Evet” dediği, A.S.S’nin “Hani hani senin haberin varmışta uyarıyomuşsun gibi onları aman dikkat edin falan gibi” dediği, M.VARLI’ nın “Ee senin ismini söyleyelim mi” dediği, A.S.S’nin “Söyle tabi” dediği, M.VARLI’ nın  “Tamam” dediği, A.S.S’nin “Onun bizzat deki onu ben tanıyorum de ee bana bitakım şeyler anlattı da de tamam mı   ben burda şimdi terbiyem el vermiyo de  ondan sonra ee şey yapacak de onları basına   verecek ve aynı zamanda dava ee savcılıklara suç duyurusunda bulunacak de M “ Ben albay Hasan a söyleyim onu yüzbaşı M. A. a söyleyim” dediği, A.S.S’nin “Hıh” dediği, M.VANLI’ nın “Onlara  tak diye varır” dediği, A.S.S’nin “Hııı tamam” dediği, M.VARLI’ nın “ (anlaşılmadı)” dediği, A.S.S’nin “Sen gecen Adil geldi de işkence davası varmış heralde bunların de Adile açmışlar de   onlarda gerizekalı (anlaşılmadı) bilmiyo zaneddiyolar de tamam mı” dediği, M.VARLI’ nın “Evet” dediği, A.S.S’nin “Anladın mı ben Adili tanırım de ne olduğunu siz bilmezsiniz de anladın mı abi” dediği, M.VARLI’ nın “Hıh” dediği, A.S.S’nin “Yani onların kulağına kar suyu kaçırttır Adnan la ilgili elinde bir sürü belge var de” dediği, M.VARLI’ nın “Tamam” dediği, A.S.S’nin “Mesela birini söyleyebilirsin abi İtalyadan getirttiği iki tane porno yıldızın görüntüleri var   elinde de” dediği, M.VARLI’ nın  “Tamam” dediği, A.S.S’nin  “Anladın mı” dediği, M.VARLI’ nın “Evet” dediği, A.S.S’nin “Ha böyle dersen anlarlar yurtdışından getirttiği iki tane porno yıldızı var de onların giriş çıkış kayıtları kimlerin karşıladığına dair görüntü elinde belgeleri var de onlardan   başlayıp” dediği, M.VARLI’ nın  “Tamam” dediği, A.S.S’nin “Her şeyi anlatacak de  çıkıp” dediği, M.VARLI’ nın “Tamam (anlaşılmadı)” dediği, 

Tape No:5142, 29.06.2008 tarihinde Güler Kömürcü ile yaptığı telefon görüşmesinde;  A.S. Saçan’ın “Efendim” dediği,  G. Kömürcü’nün “Çok gemiş olsun Adil cim” dediği, A.S.S’nin “Saol” dediği, G.K’nün “(anlaşılmadı)” dediği, A.S.S’nin “Efendim” dediği, G.K’nın “Nasılsın şimdi iyimisin” dediği, A.S.S’nin “İyiyim iyiyim” dediği, G.K’nın “Eee oğlun nasıl” dediği, A.S.S’nin “Oğlum yoğun bakımda” dediği, G.K’nın “He” dediği, A.S.S’nin “İyi” dediği, G.K’nın “Dualarım seninle gelicemde çok kalabalıksındır eee rahatsız olma diye gelmiyorum ee  bir isteğin bir arzun varmı herhangi bir şey yapabileceğim” dediği, A.S.S’nin “Yok Güler sağol çok teşekkür ederim” dediği, G.K’nın “Rica ederim bak her zaman eşine de söyle 24 saat kardeşin telefonun ucunda ne ne   istiyorsan ne emrediyorsan hiç kendini her dakika arayabilir” dediği, A.S.S’nin “Saol” dediği, 

Tape No:5146, 04.07.2008 tarihinde Erol KOHEN ile yaptığı telefon görüşmesinde; E. KOHEN “Valla seni çeviriyordum” dediği, A. S. Saçan’ın “Beni mi çeviriyordun” dediği,  E.K’nin “Şu anda bak bastım kapattım sonra acaba yanlış mı aradım ee ezberimdeydi çünki bide  yanlışmı diyom diye bul bastım sen açtın” dediği, A.S.S’nin “Allah Alla” dediği, E.K’nın “Yemin billa aradın ama beni gördün herhalde ben seni aradım bir saat kadar önce” dediği, A.S.S’nin “Valla görmedim ya” dediği, E.K’nin “o Amerikan numarası benim ya bi acayip numaran ben aradım seni ya” dediği, A.S.S’nin “Yok abi nerden göreyim ben nerden bileyim ya” dediği, E.K’nin “O abi sende şey çıkmıyormu benim numara” dediği, A.S.S’nin “Abi çıkmıyor Amerikan numaran kayıtlı değil ki bende” dediği, E.K’nin “Yok (anlaşılmadı) acayip bir altı yüz kırk altı numaralı bir numara görürsen o benimdir   yani başkası değil nasılsın Adil im napıyorsun” dediği, A.S.S’nin “İyi çıktım” dediği, E.K’nin “İyi şimdi nerdesin çıktın mı eve geçtin” dediği, A.S.S’nin “Yok Sultanahmet teyim” dediği, E.K’nin “Tamam yaşa” dediği, A.S.S’nin “Şimdi bana araba lazım ve şoför lazım” dediği, E.K’nin “Eee ayarlim abi” dediği, A.S.S’nin “O da yani her zaman değil mesela Salı günü okula gidiyorum Perşembe gidiyorum” dediği, E.K’nin “Ayarlarım abi emrin olur ayıp ettin ya ne gerekiyorsa yaparız abi tamam tamam eee ne    günü lazım sana şimdi bana söyle ben ona göre yazayım tamam Adil” dediği, A.S.S’nin “Salı işte gündüz saat mesela 10-11 gibi” dediği, E.K’nin “11 Salı 11 yazdım abi devam” dediği, A.S.S’nin “Perşembe 11 gibi ama akşama kadar kalcak benimle beraber” dediği, E.K’nin “Abi kalır İsmet i vericem sana ayıp ettin başkasını da verimde İsmet i verim yani Hem   sağlam adam da olsun anladın mı yani” dediği, A.S.S’nin “Tamam” dediği, E.K’nin “Başka para mara lazım oldumu bana söyle” dediği, A.S.S’nin “Para haa araba lazım olursa söylerim” dediği, E.K’nin “Tamam ne lazımsa ara tamam canım benim” dediği, A.S.S’nin “Haydi görüşürüz” dediği, E.K’nin “(anlaşılmadı) iyi yapacağım bir şey var mı” dediği, A.S.S’nin “Yok” dediği, E.K’nin “Ada ya geçiyorum bir şey varsa 24  saat telefonum açık tamam” dediği, A.S.S’nin “Tamam” dediği, E.K’nin “Hadi öpüyorum canım benim” dediği,

Tape No:5147, 04.07.2008  tarihinde Erol KOHEN ile yaptığı telefon görüşmesinde;  E. KOHEN’in  “Efendim” dediği,  A. S. Saçan’nın 
“Olum benden kurtuluşun yok seni” dediği, E.K’nin “O ne kim istiyo ki halla hala” dediği, A.S.S’nin “Bide geçici bi lap top gönderir misin bana varsa” dediği, E.K’nin “Geçici bi lap top, sana bi tane lap top aliyim hemen bugün o zaman, hemen bi tane   aliyim gönderiyim” dediği, A.S.S’nin “Yav alma bırak ya” dediği, E.K’nin “Aliyim ne olacakki kaç para ki ayıp ettin ya amma yaptın ya eee bi lap top alıp   gönderiyorum tamam” dediği, A.S.S’nin “Yav gerek yok olum varsa ordan gönder ben çünkü benkilerini oğlana verdim” dediği, E.K’nin “Eee ne fark eder gerekmiyecek mi hayret bişeysin göndereyim sana eee sonra ödersin   bana tamam” dediği, A.S.S’nin  “Peki tamam hadi görüşürüz” dediği, E.K’nin “Hadi canım benim öpüyorum seni hadi bay bay” dediği, 

Tape No:5148, 10.07.2008 tarihinde Ahmet İHTİYAROĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde;  A.İ’nin “Onu da bak size söyliyim eee şimdi sizinle ee bu ŞEVKİ DÜĞÜN ün orda bu evraklar çıktığını iddia  ediyorlar ya” dediği, A.S.S’nin “Haaah” dediği, A.İ’nin “Ondan sonra eee AYHAN BURHAN ın eee bi şekilde Veli Küçük e ulaştığını  duydum” dediği, A.S.S’nin “Neyin” dediği, A.İ’nin “AYHAN BURHAN ın” dediği, A.S.S’nin “Hııı” dediği, A.İ’nin  “İşte abi eee Adil beyin orayı bastık sizin beyle bişeyler çıktı” dediği, A.S.S’nin  “Hıh” dediği, A.İ’nin “Veli Küçük te demişki haaa demiş hakkatten öyle vardı demiş bi zamanlar” dediği, A.S.S’nin “Hıh” dediği, A.İ’nin “Tamam mı, onların yakılıp imha edildiklerini duydum ama ispat etmek zor” dediği, A.S.S’nin “Ya yok ya yok, yok öyle bişey yok ora orada öyle bişey yok ya, yalan” dediği, A.İ’nin “Yalnız denileni göre ee arşivi unutmuş ben şubeden çocuklarla görüştüm ee arşiv   haricinde hiçbir belge bulamadık diyo, sadece arşivde bi koli vadı diyo o kolileri verdik diyo hani Tuncay Güney den elde edilen koli varya” dediği, A.S.S’nin “Hıh” dediği, A.İ’nin “O arşive konmuş” dediği, A.S.S’nin  “Olmaz” dediği, A.İ’nin “Sonradan bu ergenekon kapsamında ee ZEKERRİYA ÖZ isteyince diyo ee biz önce yok” “dedik diyo bilgi verecek sonra diyo arşivi iyice taradık arşivde o kolileri bulduk diyo onları gönderdik ama yazışmaları mahkeme kararları , savcının eee şeyi eee dosyayı   kapattığına dair yazı” dediği, A.S.S’nin “Hıh” dediği, A.İ’nin “Onların hiçbirisi yoktu diyo” dediği, A.S.S’nin “Tamam (anlaşılmadı)” dediği, A.İ’nin “CD de yok diyo” dediği, A.S.S’nin “Evet onların hiçbiri onlarda yokta bende var işte” dediği, A.İ’nin “Heh CD de yok diyo” dediği, A.S.S’nin  “Bende var işte ya” dediği, A.İ’nin “Bu sorgu özellikle sorgu cd sini istiyomuş sorgu notlarıyla sorgu cd sini bulamadık diyo   (anlaşılmadı)” dediği, A.S.S’nin “O savcılıkta bulacaklar, savcılığa gönderdik biz” dediği,

Tape No:5156, 22.07.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde;  A.S.S’nin “Evet” dediği, T.Ö’nün  “Siz bana bişey göndermiştiniz dosya hatırladınız mı” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, T.Ö’nün “O dosyadan var mı elinizde” dediği, A.S.S’nin “Eeee şuanda yok ama bulurum”dediği, T.Ö’nün “Yarın mesela saat 11 gibi olabilir mi” dediği, A.S.S’nin  “Yok lan yarın 11 gibi olmaz” dediği, T.Ö’nün “Elimde olacak ama” dediği, A.S.S’nin “Senin elinde mi” dediği, T.Ö’nün “Evet 11 de benim elimde olacak” dediği, A.S.S’nın “En sonda geldiğimde getirdiğim mi” dediği, T.Ö’nın “Evet ya” dediği, A.S.S’nin “Haaa o zaman bana faks numarası verecen abi, şu 5-6 sayfalık olan demi” dediği, T.Ö’nın  “Evet evet hani şey” dediği, A.S.S’nin “Hıh” dediği, T.Ö’nın “Eee iki tana şeyli iki tane kararla ilgili olan” dediği, A.S.S’nin “Tamam tamam anladım anladım” dediği, T.Ö’nün “Tamam” dediği, A.S.S’nin “Eee bana faks numarası vereceksin” dediği, T.Ö’nün “Sana faks  numarası verecem” dediği, A.S.S’nin “E fakslayacam oraya işte” dediği, T.Ö’nün “Tamam peki tama” dediği, A.S.S’nin “Yarın sabah ver abi” dediği, T.Ö’nün “Yarın sabah sana faks numarası verecem” dediği, A.S.S’nin “Tamam” dediği, T.Ö’nün “Tamam canım” dediği, A.S.S’nin “Eyvalla kardeşim” dediği, 

Tape No:5157, 22.07.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde;  T. Özkan’ın “Efendim canım” dediği, A. S. Saçan’ın “Ev tipi değil demi” dediği, T.Ö’nün “O o ya” dediği, A.S.S’nin “Ev tipi” dediği, T.Ö’nün “Evet ya iki tane şey var dı ya hani” dediği, A.S.S’nin “Anladım da yani bir ev tipi vardı bide destansı vardı” dediği, T.Ö’nün “İkisi ikisi ikisi ikisini birden” dediği, A.S.S’nin “Ama biri var biri yoktu onun için neyse tamam” dediği, T.Ö’nün “He tamam hadi öptüm” dediği, A.S.S’nin “Tamam” dediği,

Tape No:5158, 22.07.2008 tarihinde EMCET Olcaytu ile yaptığı telefon görüşmesinde;  E. Olcaytu’nun “alo” dediği, A.S. Saçan’nın  “Nasılsın abi iyimisin” dediği, E.O’nün “Merhaba teşekkürler siz nasılsınız” dediği, A.S.S’nin “Sağolasın gördünmü dünkü hamlemi” dediği, E.O’nun “Haberleri alıyoruz evet” dediği, A.S.S’nin “Hıı nabim artık bi hamle yapmam gerekti yaptık abi ya yapacak bir şey yok yani” dediği, E.O’nun “Yo iyi oldu yani” dediği, A.S.S’nin “Bence de” dediği, E.O’nun “Bunlar şey yapıp duruyorlar şımarıp duruyorlar sanki ortada bir şey varmış gibi” dediği, A.S.S’nin “Yani Abi senin o en son yayınladığınız ev tipi ile ilgili belgeler vardı şey bilgiler vardı” dediği, E.O’nun “Evet he he” dediği, A.S.S’nin 
 “Onlar sizde mailde varmı bana atabilir misiniz bende yokta bir şeye bakıcam orda” dediği, E.O’nun “Eee o daha önce alıp kullandığımız şeyler” dediği, A.S.S’nin “He son o kullandığınız evet sen yakın zamanda kullandınız ya abi ev tipiyle ilgili” dediği, E.O’nun “Evet” dediği, A.S.S’nin “İzinler falan vardı” dediği, E.O’nun “Evet” dediği, A.S.S’nin “Ha onları” dediği,

Tape No:5167, 06.08.2008 tarihinde EMCET Olcaytu ile yaptığı telefon görüşmesinde;  E. O’nun “Alo” dediği, A.S. Saçan’nın “Nasılsın Emcet abi” dediği, E.O’nun “Eee merhaba” dediği, A.S.S’nin “İyi misin izliyor musun” dediği, E.O’nun “He” dediği, A.S.S’nin “İzliyor musun Milliyet i” dediği, E.O’nun “Eee yok İstanbul dışındayım gazetelere bakamıyorum” dediği, A.S.S’nin “He bir şey sorucam” dediği, E.O’nun “He” dediği, A.S.S’nin “Bu Ümit BAĞBEK hani başlangıçta bi dosya vardı onu sen biliyordun ben o dosyayı   bilmiyorum Ümit BAĞBEK ten diye bi adam araba hediye etmeye kalkıyorlar buna Jip” dediği, E.O’nun “Evet” dediği, A.S.S’nin “Öyle bir şey miydi o nasıldı abi” dediği, E.O’nun “Evet evet bu şimdi Raşit DOSTUM Türkiye ye geldiğinde kullansın diye buna kim   verdiyse bir Jip tahsis etmişler” dediği, A.S.S’nin “Kime” dediği, E.O’nun “Raşit DOSTUM a” dediği, A.S.S’nin “Kim tahsis etmiş” dediği, E.O’nun “Türkiye ye geldiğinde” dediği, A.S.S “Hı” dediği, E.O’nun “Orası belli değil onu sanki askerler tahsis etmiş gibi bir hava var” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, E.O’nun “O araba o Jipi satıyorlar başkasına adam burda yok çünki” dediği, A.S.S’nin “Peki bununla alakası ne” dediği, E.O’nun “Ümit BAĞBEK te burda şeyle bi (anlaşılmadı) bilmem ne birinin alacağı mesele şimdiden   karışmış yani ben şimdi tabi çok geniş bi hikaye” dediği, A.S.S’nin “Bu jiple alakası yok yani onun” dediği, E.O’nun “Şimdi o jiple jipin satışında alakası var çekler alınıp verilmiş bu Ümit BAĞBEK eskiden” “emniyet müdürü olan demi”dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, E.O’nun “He eee sanık olarak oda orda yargılanıyor A.S.S’nın “O damı var” dediği, E.O’ nun “Hııı” dediği, A.S.S’nın “Bu jip bunun değil ama demi” dediği, E.O’nın “Değil değil hiç birinin değil hiç kimsenin değil” dediği, A.S.S’nin “Heee tamam tamam” dediği, E.O’nun “Bir iki kişiye satmışlar zaten ondan alıp ona” dediği, A.S.S’nin “Tamam mesele o yani” dediği, E.O’nun “Evet evet” dediği, A.S.S’nin “He bana ( anlaşılmadı ) jip nediye ediyon niye buna bakmadın diye şey yapıyorlar da” “Ümit BAĞBEK i incelemedin diyorlar da o da sanık mı o olayda” dediği, E.O’nun
“Evet sanık ama Ümit BAĞBEK o zaman yakalanmış ifadesi alınmış” dediği, A.S.S’nın
“ Evet” dediği, E.O’nun “Hakkında daha sonradan iddaname düzenlenmiş” dediği, A.S.S’nın “Öylemi ha onu bilmiyorum ben” dediği, E.O’nun “Evet” dediği, A.S.S’nın “Tamam abi tamam” dediği, E.O’nun “Tamam peki kolay gelsin” dediği, A.S.S’nın “Tamam tamam abi” dediği, E.O’nun “Güle güle sizde şey var mı” dediği, A.S.S’nin “Ne abi” dediği, E.O “İddaname var herhalde” dediği, A.S.S’nın “Var var abi” dediği,  E.O’nın “He orda eee ne yazıyo daha okuyup bitiremedim ben peki kolay gelsin” dediği, A.S.S’nin “Tamam görüşürüz abi saol” dediği, E.O’nun “Güle güle” dediği,

Tape No:5169, 06.08.2008 tarihinde EMCET Olcaytu ile yaptığı telefon görüşmesinde;  A. S. Saçan’ın “Efendim abi” dediği, E. O.’nun “He yazıyı buldum” dediği,  A.S.S’nin “He abi” dediği, E.O’nun “Siz 26.05.2001 de Ümit BAĞBEK ide yakalayıp DGM savcılığına sevk etmişsiniz 3 sayfalık   bir yazı var” dediği, A.S.S’nin “Evet abi abi onu bana onu bana mail atabilirmisin” dediği, E.O’nun “Eee bir bir buçuk saat sonra şimdi şeye çarşıya inicem ordan bir internet cafe bulup   atarım” dediği, A.S.S’nin “Konu ne abi peki konuyu okuyabilir misin” dediği, E.O’nun “Şimdi konu şu bütün şahıslar yakalanmış tahkikat evrakı ile birlikte DGM Cumhuriyet   başsavcılığına sevk edilmiş”dediği, A.S.S’nin “DGM yemi Fatih emi” dediği, E.O’nun “DGM ye sevk edilmiş” dediği, A.S.S’nin “Ha” dediği, E.O’nun “26.05.2001 de şöyle şimdi Fatih görevsizlik vermiş size yollamış anlaşılan ilgi a diyor” dediği, A.S.S “Abi o üstyazı var mı sizde benim yazdığım DMG ye üstyazı” dediği, E.O’nun “İşte bu imzalı sizin imzalı yazınız 3 sayfalık” dediği, A.S.S’nin “Tamam onu bir okur musun abi bana” dediği, E.O’nun “Şimdi okuyorum ilgi a sayılı tahkikat evrakımız ile cürüm işlemek üzere teşekkül oluşturmak, teşekküle liderlik yapmak, teşekkül halinde otoya sahte plaka takmak   suretiyle satışını yapmak ve haksız kazanç sağlamak bu suretle dolandırıcılık, sahtecilik   yapmak teşekkül halinde nüfus kullanmak suretiyle köy arazisini sahte belgelerle ele   geçirip satışını yapmak, 6136 sayılı kanuna birden fazla muhalefette teşekkül adına   birden fazla ruhsatsız tabanca bulundurmak” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, E.O’nun “Teşekkül adına birden fazla sahte kaşe imza kaşe gibi” dediği, A.S.S’nin “Tamam abi devam edelim” dediği, E.O’nun “Falan filan ilgi b sayılı yazınız ile bahsi geçen tahkikat dosyasının yetkisizlik kararı ile   tarafınızdan incelendiği bildirilmiş olup olayla ilgili yakalanması istenilen ve tarafımızca   firari olarak aranan 1-SÜLEYMAN GÜRLEYEN, filan filan doğumlu konuyla ilgili Eminönü   İlçe Kaymakamlığı binasında bulunan polis başmüfettişliğine filan sıralarında ifade vermek gittiği tespit edilerek olayla ilgili gözaltına alınmıştır” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, E.O’nun “Konuya ilişkin firari şahıs olarak aranan yapılan telefon görüşmesiyle şubemizce davet   edilen Ümit BAĞBEK” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, E.O’nun “Eee 25 Mayıs 22 sıralarında şube müdürlüğümüze gelerek teslim olmuştur adı geçen   şahsın yapılan sorguları ve SÜLEYMAN GÜRLEYEN in konuya ilişkin alınan ifadesinde falan   falan onu anlatıyor olayı anlatmaya isterseniz okuyayım onu kısaca” dediği, A.S.S’nin “OLay ne abi olayı ben şey yapamadım” dediği, E.O’nun “Eee GÜRLEYEN in konuya ilişkin alınan ifadesinde Tuncay Güney isimli şahıs ile 2000 yılı Kasım ayı içerisinde Levent semtinde bir restorantta tanıştığını bu şahsın kendisini   asker olarak tanıttığını daha sonra aynı şahsı daha önceden tanıdığı arkadaşı Ümit   BAĞBEK vasıta ile de tanıdığını yani bu SÜLEYMAN GÜRLEYEN nin tanıdığı Ümit BAĞBEK   tanıdım” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, E.O’nun “Tuncay Güney in işyerine Murat OĞUZ isimli bir üsteğmen ile birlikte sık sık gelerek   kendisi ile sohbet ettiklerini ve askeriye içerikli bir dergi çıkaracaklarını söylediklerini bu   olayda kendisinin de finansör olmasını istediklerini daha sonra bu dergiyi Veli Küçük   isimli emekli paşanın düzenleyeceğini söylediklerini bu dergi konusunda görüşmeler   yapılırken kendilerinin Kısırkaya mevkinde bir plaj ortağı olan ALİ AKGÜN ile alarak   işletmek istediklerini bu konuda araştırma yaptıklarını buranın milli emlaka ait oldğunu   öğrendiklerini buranın o tarihte askeriyeye ait olduğunu tespit ettiklerini şimdi burda o   plaj kısmını anlatıyor” dediği, A.S.S’nin “Tamam abi tamam geç” dediği, E.O’nun “ Tuncay Güney ve Murat OĞUZ isimli şahıslardan yardım istedim şimdi o olayı geçiyoruz   araç konusunu geliyorum” dediği, A.S.S’nin “Evet abi” dediği, E.O’nun “Eee araç konusunda ise 2001 yılı Ocak ayı içerisinde Antalya ilinden tanıdığı HAKAN EREN   isimli arkadaşının kendisini ziyarete geldiğini bu ziyaret esnasında Tuncay Güney ve   teğmen Murat AKGÜN isimli şahısların kendi bürosunda bulunduklarını sohbetleri   sırasında Tuncay Güney in emekli paşa Veli Küçük ün koruma aracı olarak bir kaç   haftalığına bir sivil araca ihtiyacı olduğunu beyan ettiğini” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, E.O’nun “Arkadaşı olan HAKAN EREN inde kendisine böyle bir araç olduğunu Afganistan Devlet  Başkanı RAŞİT DOSTUM un Türkiye ye gelişinde kullandığı bir aracın yediemin olarak   kendisine teslim edildiğini” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği,   E.O’nun “Eee ve bu aracın kullanılmadığını Veli Küçük paşaya kısa süreli olarak idareten verilebileceğini söylediğini bu tarihte bahsi geçen aracı HAKAN EREN isimli arkadaşının   Tuncay Güney ve Murat AKGÜN isimli şahıslara verdiğini ancak uzun süre geçmesine   rağmen aracı geriye alamadığını bu şahıslardan bir daha haber alamadıklarını bahsi   geçen aracı kendisinin hiç görmediğini plakasını bilmediğini ancak bu aracın çenç bir   araç olmadığını fakat bu şahısların araca sahte ruhsat ve plaka düzenleyerek satmaya   çalışmış olabileceklerini bahsi geçen aracın akibeti konusunda bilgi alamadıklarından   kendisinin arkadaşı eski emniyet müdürü Ümit BAĞBEK in  yanına giderek konuyu   anlattığını” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, E.O’nun “Onunda kendisine bir şikayet dilekçesini verin dediğini bu olayla” dediği, A.S.S’nin “Peki abi bunlar nasıl sanık olayda” dediği, E.O’nun “Ümit BAĞBEK mi” dediği, A.S.S
“ He” dediği, E.O’nun “Şimdi o aşağıda Ümit BAĞBEK isimli şahsın olaya ilişkin alınan ifadesinde Kısırkaya plajı   konusunda ilgisinin olmadığını araç konusunda ise olayı arkadaşı SÜLEYMAN GÜRLEYEN   in anlattığı kadar bildiğini ve kendisinden yardım istediğinde şikayet dilekçesi yazmasını   söylediğini Tuncay Güney lie tanışıklığının 90 yılından bu yana olduğunu kendisini Veli   Küçük paşanın yanından da tanıdığını Tuncay Güney in iddaa ettiği gibi   olaylarla kendisinin herhangi bir ilişkisinin olmadığını beyan etmiştir. Ümit BAĞBEK kabul   etmiyor. Ben sadece” dediği, A.S.S’nin “Tamam abi” dediği, E.O’nun “Bana Süleyman geldi böyle böyle anlattı o HAKAN EREN” dediği, A.S.S’nin “Biz onu sanık olarak göndermişiz demi abi” dediği, E.O’nun “Evet sanık olarak” dediği, A.S.S’nin “26 Mayıs 2001 de” dediği, E.O’nun “Evet 26 Mayıs 2001 de” dediği, A.S.S’nin “Tamam abi tamam siz onu bana gönderebilir misiniz abi daha sonra” dediği, E.O’nun “Şeyide yollim isterseniz DGM bunlar hakkında iddaname tanzim etmiş” dediği, A.S.S’nin “Onuda abi yollayın bana” dediği, E.O’nun “He olur ilgili gördüklerimi yollarım size” dediği, A.S.S’nin “Tamam abi peki” dediği, E.O’nun “Bir iki saat sonra tamam mı” dediği, A.S.S’nin “Sağol abi sağol kolay gelsin güle güle” dediği, E.O “Sağol” dediği, 

Tape No:5174, 18.08.2008 tarihinde EMCET Olcaytu ile yaptığı telefon görüşmesinde;  E.Olcaytu
“Alo” dediği, A. S. Saçan’ın “Nasısın abi” dediği, E.O’nun “Meraba Merabalar. Teşekkür ederim” dediği, A.S.S’nin “İyi misin, napıyosun. Takip ediyo musun gelişmeleri” dediği, E.O’nun “Evet ediyorum, eeee o kadar çok malzeme var ki içine düştük, okuyacak” dediği, A.S.S’nin 
“Oku oku bitmiyo. Bu Tuncay Güney  in ifadesi o iddianamedeki ifade mi? Aydınlıkta   yayınlandı” dediği, E.O’nun “Evet. Yani onu traşlamışlar anlaşılan, bi kırk (40) sayfa” dediği, A.S.S’nin “...... (anlaşılmıyor)” dediği, E.O’nun “Onu bi kırk sayfa kadar tıraşlamışlar benim anladığım” dediği, A.S.S’nin “Ya aslı nerde abisi onun” dediği, E.O’nun “E aslı Savcılıkta, ve belgesi var” dediği, A.S.S’nin “evet, var” dediği, E.O’nun “Bizim o milliyete verdiğimiz” dediği, A.S.S’nin “Evet evet” dediği, E.O’ nun “Daha doğrusu milliyette çıktı işte orda gördük” dediği, A.S.S’nin “Evet evet” dediği, E.O’nun “Onu yok sayıyolar” dediği, A.S.S’nin “He he he (gülüyor) Nası yok sayıyon yav. Allah Allah” dediği, E.O’nun “Yani kıvıramıyolar belli ki, işlerine tam yaramıyo demekki” dediği, A.S.S’nin “A şimdi Aydınlıkta ama onu basmamışsınız herhalde. Başkasına basmışsınız” dediği, E.O’nın “Yani hepsi sığmadı tabi. Yüz yirmi sekiz (128) sayfa da A.S.S’nin “İddianamedekini mi bastınız” dediği, E.O’nun “Yani mah, şeyi de iddaaname dediginiz mahkemeye verilen ifade. Onik (12) şubat ikibin sekiz (2008) tarihli tape” dediği, A.S.S’nin “.... (anlaşılmıyor, o nerden almışlar abi şeyi” dediği, E.O’nun “Eee şeyden Fatih Savcılığının emanetinde bulduk arıya arıya diyolar” dediği, A.S.S’nin “Vay anasını ya” dediği, E.O’nun “Ve onunda, onunda aksini gösteren şeyler var. Hiç hazırlık numarası falanda yok. Fatih  ...... (anlaşılmıyor)” dediği, A.S.S’nin “Onu bi kere dava devam ediyor Benden habersiz alamazlar ki. Ya tamam taratim” dediği, E.O’nun “he” dediği, A.S.S’nin “Fatih emanetteki malzemeyi benden habersiz nasıl alır ya. O dava devam ediyor” dediği,  E.O’nun “Ya o bir (1) ağır cezadaki mi” dediği, A.S.S’nin “Hayır abi şeydeki ya, Fatih ‘te adli emanette benim yargılandığım dava varya” dediği, E.O’nun “Evet” dediği, A.S.S’nin “Belgeler bulundu ......(anlaşılmıyor) diye” dediği, E.O’nun “Öylemi” dediği, A.S.S’nin “O davanın adli emanetinde o. Tabi evet” dediği,  E.O’nun “Heee” dediği, A.S.S’nin “...... (anlaşılmıyor) o davanın adli emanetinde” dediği, E.O’nun “He yani hazırlık numarası vermemişlerde o benim dikkatimi çekti” dediği, A.S.S’nın “Fatih Savcılığında yargılandığım ...................... (anlaşılmıyor) Hala yargıtay bozdu, ben tekrar yargılanacam o konuda” dediği, E.O’nun “Heeee” dediği, A.S.S’nin “..... (anlaşılmıyor) benim haberim olmadan, ordaki belge, belki ben beraat edicem.   Mahkeme iade edicek bana” dediği, E.O’nun “Evet” dediği, A.S.S’nin “Öyle dimi yani” dediği, E.O’nun “Hı hı, hııııı. Yani e evet, bayağı karışıkmış. Ben bunu bilmiyodum” dediği, A.S.S’nın “Yav arkadaşımın işyerinde deposu basıldı hesabı yaptılar ya bana, anlattım mı sana” dediği, E.O’nin “O ikibindört (2004) şeyi söyle” dediği, A.S.S’nın “İkibindört  teki ya, ya orda çıkan kaseti alıp çağırmışlar güya” dediği, E.O’nun “Heeee” dediği, A.S.S’ nın
 “Halbuki orda çözümlerde vardı, tutanağa göre. E.O’ nun “Evet, ...... (anlaşılmıyor)” dediği, A.S.S’nin “Tuncay Güney” dediği, E.O’nun “Ha bugün  ün yazısında da var. Band ve çözümleri incelendi diyo” dediği, A.S.S’nin “Orda da var tabi canım. Orda da var. Orda da var” dediği, E.O’nun “Yani o da dosyada aynı zamanda, o belgede o dosyada” dediği, A.S.S’nin “O dosyada tabi canım” dediği, 

Tape No:5178, 19.08.2008 tarihinde E. E.  arasında gerçekleşen telefon görüşmesinde;  E.E’nin “ağabeycim” dediği, A.S.S’nin “Çünkü Ergenekon  un içerisindeki adamlar bu sefer, ben onlara şey yapıyorum ya şimdi” dediği,  E.E’nin “He he, he he” dediği, A.S.S’nin “Bunları kendim getiriyorum bazılarını” dediği, E.E’nin “ Ha ha, ha ha” dediği, A.S.S’nin “Size o grup beni şey yapmaya çalışıyo” dediği, E.E’nin “Abi sonuçta meselemiz halloldu” dediği, A.S.S’nin “...... (anlaşılmıyor) çalışıyo” dediği, E.E’nin “Eyvallah, çok teşekkür ederim. Adil abi yorduk seni de tamam ağabeycim” dediği, A.S.S’nin “Estafurullah ben teşekkür ederim. Tamam kardeşim” dediği, E.E’nin “Öpüyorum abicim, görüşürüz eyvallah” dediği, A.S.S’nin “Sağol” dediği, 

Tape No:5179, 21.08.2008 tarihinde EMCET Olcaytu ile yaptığı telefon görüşmesinde;  E. Olcaytu’nun “Alo” dediği, A. S. Saçan’nın
“İyi günler” dediği, E.O’nun “Meraba meraba” dediği, A.S.S’nin “ ......(anlaşılmıyor) iyi misiniz abi” dediği, E.O’nun “Teşekkürler. Siz nasılsınız” dediği, A.S.S’ nin “Teşekkür ederim. Bişey soracam. NURETTİN VEREN  le irtibatınız var mı” dediği, E.O’nun “Kimle” dediği, A.S.S’nın “NURETTİN VEREN” dediği, E.O’nun “MUHİTTİN EREN mi” dediği, A.S.S’nin “Yo yo NURETTİN VEREN, NURETTİN VEREN” dediği, E.O’nun “Ha NURETTİN VEREN” dediği, A.S.S’nin “Evet” dediği, E.O’nun “Ben, eeeeee epeydir görüşmedim, aramadım hatta. Yani pek ilgili bişey görmedim” dediği, A.S.S’ nin “Ya bi tek telefonunu” dediği, E.O’nun “Ha” dediği, A.S.S’ nin “Onun bi telefonunu bendeki telefonu kapalı çıkıyo da, bulamıyorum” dediği, E.O’nun “Öylemi” dediği, A.S.S’nin “Aklıma sizin” dediği, E.O’nun “Bendeki” dediği, A.S.S’nin “Orda bi program yaptı ya” dediği, E.O’nun “He bi telefonu var, size mesajla yolluyim. A.S.S’ nun “Bi zahmet, eğer gönderebilirseniz” dediği,  E.O’nun “Olur” dediği,  A.S.S’nin “Mümkünse bi görişim ya” dediği, E.O’nun “Tamam bendeki numara numara yani epeydir görüşmedim ama belki başkadır” dediği, A.S.S’nin
“Tamam, tamam” dediği, E.O’nun “Peki yolluyorum ben” dediği, A.S.S’nin “Görüşmek üzere iyi günler” dediği, 

Tape No:5191, 05.03.2008 tarihinde EMCET Olcaytu ile yaptığı telefon görüşmesinde;  E. Olcaytu’nun “Alo” dediği, A.S. Saçan “Alo” dediği, E.O’ nun “He Serdar Bey iyi akşamlar” dediği, A.S.S’nin “İyi akşamlar Emcet abi” dediği, E.O.’ nun  “E kırk beş dakka kadar önce BAŞKAN bi görüşmek istemişti” dediği, A.S.S’nin 
“A ben bi arkadaşımı gözaltına almışlardı da şey de mahkemedeydim hala da ordayım” dediği, E.O’ nun “Ben tahmin ettim fazla çaldırmadım” dediği, A.S.S’nin “Hala da ordayım” dediği, E.O.’ nun “Onun için fazla çaldırmadım geçmiş olsun yapabileceğimiz bi şey yok herhalde”dediği, A.S.S’nin “Sağ ol yok şimdi bekliyorum hala Hakim gelicek diye” dediği, E.O’ nun “He ordasın” dediği, A.S.S’nin “Peki daha sonra görüşürüz  abi” dediği, E.O.’ nun “Peki ben” dediği, A.S.S’nin “Sağ ol” dediği, E.O.’ nun “Ben o zaman ya numarayı tanımıyo siz bilmiyosunuz BAŞKAN aradığı zaman   göremezsiniz ama nasıl yapalım” dediği, A.S.S’nin “Yani telefonla zaten görüşmeyelim abi” dediği, E.O’ nun “Peki” dediği, A.S.S’nin “Telefona gerek yok” dediği, E.O’ nun “ tamam peki” dediği, A.S.S’nin “Tamam abi” dediği,  

Tape No:5193, 22.03.2008 tarihinde EMCET Olcaytu ile yaptığı telefon görüşmesinde;  A.S. Saçan’ın “Alo” dediği, E.Olcaytu’nun “Ha merhabalar” dediği, A.S.S’nin “Meraba” dediği, E.O’nun “Ben o tarafa geçiyorum kırk beş Dakka sonra falan daha önceki yani nerede olduğunuzu   bilmiyorum ama”dediği, A.S.S’nin “Üniversitedeyim” dediği, E.O’nun “Ha” dediği, A.S.S’nin “Yeditepe’deyim” dediği, E.O’nun “Evet” dediği, A.S.S’nin “Ancak pazartesiye kalır abi geç buraya” dediği, E.O’nin “Olur, olur tabi, tabi gene o tarafta işim var zaten” dediği, A.S.S’nın “Tamam pazartesi görüşelim abi” dediği, E.O’nın “Tamam” dediği, A.S.S’nın “Var mı bir durum”dediği, E.O’nın “E yani olağanüstü bi şey yok” dediği, A.S.S’nin “Öyle devam ediyor” dediği, E.O’nun “Zaten olacağı da bi şey yok evet peki pazartesi görüşürüz güle, güle” dediği, A.S.S’nin “Tamam oldu görüşürüz sağol” dediği, 

    
Tape :1528  15.01.2008 tarihinde Adil Serdar Saçan ile görüşmesinde özetle;  Aralarında merhabalaştıktan sonra Güler Kömürcü’nün İtalya’ya tatile gittiğinden bahsettiği ve bunun üzerinde kısaca konuştukları, Güler Kömürcü’nün Adil Serdar Saçan’a ne yaptığını sorması üzerine Adil’in “VALLA KİMSEYE BİR ŞEY YAPMIYORUM DAHA buralarda oturuyoruz ZAMANI GELECEK YAPARIZ İNŞALLAH ne yapıyorsun sen nasıl gidiyor durum.” dediği, devamında Güler Kömürcü’nün “Ilımlı bir şekilde işte süreç tamam ilerliyor.” dediği, Adil Serdar Saçan’ın “Evet din devletine dönüşüyoruz yani.” dediği, Güler Kömürcü’nün “Biraz daha fazlası oluyor bence ve tam. AKP daha hiç bir parti yok ülke de ne bileyim bir terör örgütü işte şeyi spor futbol takımı hepsi taşeron. Valla Fetullahın yani üzerinden bir şeye dönüştürüyorlar bizi ama korkunç korkunç.” dediği, Adil Serdar Saçan’ın “Sizin Akşam gazetesinden bir dangalak benle röportaj yapmak istiyor ama neydi herifin ismi bilmiyorum ki unuttum şimdi hem de bakayım dedim falan.” diyerek görüşmenin son bulduğu,  

Şüphelilerden EMCET Olcaytu ile Adil Serdar Saçan arasında 27.02.2008 tarihinde yapılan telefon görüşmesinde, Emcet Olcaytu’nun “müsait misiniz, yanınıza uğrayabilir miyim” dediği, Adil Serdar Saçan’ın “tamam bir şey mi var” , Emcet Olcaytu’nun “yani bir uğrayacaktım”, Adil Serdar Saçan’ın “ anladım” şeklinde görüştükleri, şüphelilerin telefonda açık konuşmamak için gayret sarfettiklerinin değerlendirildiği,

Şüphelilerden EMCET Olcaytu ile Doğu Perinçek arasında 05.03.2008 tarihinde yapılan telefon görüşmesinde, Doğu Perinçek’in  “şimdi basın toplantısına Adil Serdar Saçan’ı da davet etmeyi düşünüyorum, gel beraber yapalım diye, ne diyorsun” dediği, Emcet Olcaytu’nun da “o şimdi orada, ne söyleneceğine bağlı...”  diye karşılık verdiği, 

Şüphelilerden EMCET Olcaytu ile Adil Serdar Saçan arasında 16.05.2008 tarihinde yapılan telefon görüşmesinde, Adil Serdar Saçan’ın “...abi pazartesi günü görüşelim, benim de seninle görüşmem lazım...bayağı sinirlendim yani” dediği,

Şüphelilerden EMCET Olcaytu ile Adil Serdar Saçan arasında 18.05.2008 tarihinde yapılan telefon görüşmesinde, Adil Serdar Saçan’ın “...biliyorum o soruşturmanın nasıl olacağını, olduğunu,...yalnız yavaş yavaş JİTEM’e doğru kaymaya başladı da, bir kaysınlar da bakalım, orda asıl” dediği,  anlaşılmıştır.

d- -Örgütsel İrtibatları, 


Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında hakkında dava açılan Halil Behiç Gürcihan’ın Üsküdar ilçesinde bulunan ikametinde yapılan aramada ele geçirilen dokümanların yapılan incelemesinde; (76) ile numaralandırılmış dokümanın Dr.Adil Serdar Saçan tarafından Müdüriyet Makamına verilmiş 24.05.1999 tarih ve K.Ö.39 sayılı dilekçe fotokopisi, (77) ile numaralandırılmış dokümanın Dr.Adil Serdar Saçan tarafından DGM C.Başsavcılığına yazılmış, ÇOK GİZLİ içerikli paraflı resmi yazı fotokopisi, (79) ile numaralandırılmış dokümanın 22.07.2002 tarihli Adil Serdar Saçan (Organize Suçlar şube müdürü), ALPASLAN BİLSEL (Bşk) tarafından imzalanmış X BİLGİ VERME VE GÖRÜŞME TUTANAĞI,(80) ile numaralandırılmış dokümanın Dr.Adil Serdar Saçan tarafından GENELKURMAY BAŞKANLIĞI (İstihbarat Başkanlığına) yazılmış, GİZLİ içerikli, 22.07.2002 tarihli 145/1 sayılı yazı, (82) ile numaralandırılmış dokümanın Dr.Adil Serdar Saçan tarafından Ankara DGM C.Başsavcılığına yazılmış GİZLİ içerikli, 22.07.2002 tarihli 145/1 sayılı yazı, (85) ile numaralandırılmış dokümanın Dr.Adil Serdar Saçan’ın İstanbul DGM. C.Başsavcısı Aykut Cengiz ENGİN’e muhatap 10.07.2002 tarihli 2002/145 sayılı GİZLİ içerikli yazısı,(86-87) ile numaralandırılmış dokümanın, Dr.Adil Serdar Saçan’ın İstanbul DGM C.Başsavcılığına muhatap 16.07.2001 tarih ve 2001/585 sayılı ÇOK GİZLİ yazısının bulunduğu anlaşılmış, Halil Behiç Gürcihan’ a bu resmi yazılar sorulduğunda; “Ben bir araştırmacı yazarım. Bu yazıları o dönemde Fettullah Gülen cemaatinin silahlı bir grubu olduğu yolundaki iddiaların gerçek olup olmadığını araştırıyordum. Bu konuda Polislik geçmişi olduğundan dolayı bilgisi ve görüşleri olabileceğini düşündüğüm, Adil Serdar Saçan ile sohbet ettim. Kendisini emekli olduktan sonra internet aracılığı ile tanıdım. Hatta bir ara benim sitem olan www.açıkistihbarat.com da yazılar da yazdı. Fakat yazılarını düzenli olarak ulaştırmadığı için köşesini siteden kaldırdım. Kendisi ile 5-6 kez yüz yüze görüştüm. 3-4 kez Sultanahmet’teki bürosunda oturup sohbet ettik. Bir keresinde Çemberlitaş’ta bulunan Türkocağı Cafesinde Av. Hanifi Altaş, Oktay Yıldırım ile birlikte nargile içtik. Bir keresinde Üsküdar’da bulanan Asmalı Konakta Kuvvaimilleye.net ,Bekir Öztürk’ün Başkanlığını yaptığı dernek toplantısında karşılaştık. İçeride yaklaşık 50 kişi vardı biz ayrı masalarda oturmuştuk. Kendisi Bana bu olay ile ilgili iddiaları güçlendirebilecek bilgiler verdi, bende bunu belgesiz yazamayacağımı söyleyince bana bu dokümanların fotokopilerini verdi. Bende bu belgeleri ilerde yazdıklarımın kaynağı olarak evimde sakladım” şeklinde beyanda bulunmuştur.

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında hakkında dava açılan Veli Küçük isimli şahsın emniyette alınan ifadesinde; “Adil Serdar Saçan isimli şahsı tanıyorum. Kendisi ile bir kez Yeditepe Üniversitesi sahibi Bedrettin Dalan’ı ziyarete gitmiştim orada Bedrettin Beyin odasında karşılaştım. Kendisinin orada ders verdiğini öğrendim ancak konuşmadım, zaten samimiyetimiz de yoktur” Demiştir. 

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında hakkında dava açılan Doğu Perinçek’in İstanbul Emniyet Müdürlüğünde alınan ifadesinde 06.02.2008 günü saat:14.59 da EMCET... isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; Adil Serdar Saçan ile yapılacak bir görüşmeden bahsettikleri, Adil Serdar Saçan'ın "... bak şunu söyle, arkadaş bu Güler Kömürcü söylemiş bunu onu içeri alabilirler haber yolla diye göz altına aldıkları zaman... çıksın aslanlar gibi olayı en iyi göğüslemek öyle olur çıkıp bi açıklama yaptığı zaman bi daha içeri alma falan filan hiçbir şey ihtimal kalmaz yani" "..akıllılık yapıp çıkıp bu çatır çatır ... açıkladığı zaman biz bu göz altına aldık o zaman savcının emri ile takipsizlik kararı verdik hatta belgeleri bile iade ettik bunları açıkladığı zaman falan her şey çöker yani" dediği hatırlatılarak sorulduğunda; “Görüşmenin doğru olduğunu, Adil Serdar Saçan'ın Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürü olduğu zaman yaptığı uygulamayı ve sonuçlarını kamu oyuna açıklamasını istediğini, TSK’yı dışarıdan ve içeriden yıpratma çabalarının olduğunu, ERGENEKON soruşturmasının da bütünü ile bu çabalarla bağlantılı olduğunu, soruşturmayı yürütenlerin, Türk Ordusunu gördükleri yerde suç var anlayışı ile yüklendiklerini, TSK ile ilgili her belgeyi bir suç bağlantısı olarak değerlendirdiklerini, generallerle yazışmayı bir suç belgesi olarak gördüklerini, kanunsuz olmanın ötesinde Türkiye’nin savunma gücünü kırmaya katkıda bulunan bilinçli bilinçsiz çabalar olduğunu, bu durumda ERGENEKON soruşturmasının düzmece ve uydurma olduğunun ortaya çıkarılmasının bir vatan görevi olduğunu, 2001 yılında uydurulan ifadelerin hiç bir değer taşımadığı,” şeklinde ifade vermiştir.


Ankara Kuvvai Milliye Derneği’ne ait, Dell marka dizüstü bilgisayar içerisindeki  TOSHIBA marka hard disk üzerinde yapılan incelemede 23 Eylül 2006 tarihli E-postanın; Adil Serdar Saçan’ın Bekir Öztürk’e gönderdiği e-posta olduğu, söz konusu e-postada Oktay Yıldırım’ın övüldüğü anlaşılmıştır.

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında hakkında dava açılan  Doğu Perinçek ‘ ten elde edilen Fujıtsu marka dizüstü bilgisayar içerisindeki, Seagate marka hard diskte bulunan “071221 any bild ve imza son.doc” isimli bir msword dosyasının içeriğinin ;“Anayasayı değiştirmek üzere yeni bir anayasa taslağı hazırlandığı “milli anayasa bildirgesi” adı altında bildirgeyi imzalayan kişilerin isim listesinin “milli anayasa bildirgesi imzacılarından bazıları” başlığı altında; siyasetçiler, e. Generaller, yüksek bürokratlar, e. Subaylar, e. Emniyet müdürleri, öğretim üyeleri, kitle örgütü yöneticileri, sanatçı, yazar ve sporcular şeklinde listelendiği, E. Emniyet müdürleri başlığı altında … E. Emniyet Md., Dr. Adil Serdar Saçan.” şeklinde isminin yer almaktadır. 

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında Ankara Kuvvai Milliye Derneği’nde yapılan aramada elde edilen Dell marka dizüstü bilgisayar içerisindeki Toshıba marka, seri numarası x57n2690t olan hard diskte bulunan “cezalılar birliği” başlıklı e-posta dosyasında Eylül 2006 tarihinde kuvvaimilliye.net adresinde köşe yazarlığı yapan Adil Serdar Saçan’ın Bekir Öztürk’e gönderdiği e-posta olduğu ve söz konusu e-postada Oktay Yıldırım’ın övüldüğü ve ‘üzülme sen oktay kardeşim, bizim haklılığımız onların güçlerini yıkar, yakar, ezer ve geçer’ şeklinde ifadeler bulunmaktadır.  

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında hakkında işlem yapılan Mustafa Ali Balbay isimli şahsın Cumhuriyet gazetesi Ankara bürosunda yapılan aramada elde edilen dokümanların yapılan incelemesinde, 66 Sayfa “İçişleri Bakanlığına” ibareli dokümanın 11-13. sayfalarında: İstanbul Emniyet Müdürlüğünün Adil Serdar Saçan imzalı 16/07/2001 tarih ve 2001/585 sayılı ÇOK GİZLİ ibareli yazısı ile İstanbul Emniyet Müdürlüğünün yine Adil Serdar Saçan imzalı 22/07/2002 tarih ve 2002/145-1 sayılı yazısı olduğu görülmektedir.

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında hakkında işlem yapılan Habib Ümit Sayın isimli şahsın evinde yapılan aramada elde edilen, dokümanların yapılan incelemesinde; Emin Gürses, Güler Kömürcü, Behiç Gürcihan,…. Zekeriya Öztürk, Adil Serdar Saçan, .., Sevgi Erenerol, Levent Temiz, …., Hurşit Tolon, …., Şener Eruygur, Yücel A., İşçi Partisi, Doğu Perinçek, Mehmet Perinçek, Ergun Poyraz, ….., Orhan Tunç’un da olduğu çok sayıda emekli-muvazzaf asker ve sivil kişilerin isim ve telefon numaraları bulunan A-4 kağıdına yazılmış (8) sayfalık isim ve telefon listesi ele geçmiştir.

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında hakkında işlem yapılan Veli Küçük’ün Beşiktaş ilçesi Gayrettepe mahallesi Gönenoğlu Sokak Fidan apt. b blk. no:14/9 sayılı ikametinde yapılan aramada elde edilen dokümanlar arasında  “Adil Serdar Saçan İLE İLGİLİ DERLENEN BİLGİLER” diye başlayan “hiç kimse tarafından bilinmemektedir” diye biten 2 sayfadan oluşan ve içeriğinde Adil Serdar Saçan’ın mali, ailevi ve diğer ilişkilerinin detaylı bir biçimde yazıldığı bilgi notu bulunmuştur.

İstanbul DGM Cumhuriyet Başsavcılığımız tarafından 16.03.2001 tarih ve Hazırlık No: 1997/894 nolu Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne yazılmış olan ve ÇOK GİZLİ ibaresi bulunan 2 sayfadan oluşan  talimat yazısı ile 15.03.2001tarih ve 2001/Adli202 sayılı Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürü Dr. Adil Serdar Saçan  tarafından DGM C. Başsavcılığına yazılan ÇOK GİZLİ ibaresi bulunan 3 sayfadan oluşan üst yazı (paraflı evrak) da bu şüphelide ele geçirilmiştir

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında hakkında işlem yapılan Gazi Güder isimli şahsın Samsung marka, densen ibareli kasası bulunan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede GÜLSEV IRHAN isimli şahıs tarafından adilser

 HYPERLINK "mailto:adilserdarsacan@hotmail.com" darsacan@hotmail.com, zeynep@kuvvaimilliye.net, Bekir @kuvvaimilliye .net, levent@kuvvaimilliye.net, oktayyildirim@kuvvaimilliye.net, isimli mail adreslerine gönderilmiş mailin olduğu tespit edilmiştir.

Cumhuriyet Başsavcılığımızın 2007/1536 sayılı soruşturma dosyası kapsamında Ulusal Kanal’da yapılan aramada elde edilen, dokümanlar arasında bulunan bordo renkli ajandanın “13 Ocak” başlıklı sayfasında “kongre, talat paşa” ibarelerinin bulunduğu, ajandanın “18 Ocak” başlıklı sayfasında “….., Emcet Olcayto, Adil Serdar Saçan” isimli şahısların el yazısı ile yazılı olduğu,  İşçi Partisi Genel Merkezi’nde yapılan aramada elde edilen, dokümanlar arasında, “1.A… Ö…, E. Pil.Kd.Alb. ÖKK Grup Komutanı 0532 285 84 58 2. Adil Serdar Saçan Eski İstanbul Kaçakçılık ve Organize Suçlar Şube Müdürü 0505 543 09 03, 4. Doç. Dr.Emin Gürses Sakarya Üniversitesi Öğretim Üyesi 0532 206 67 68” şeklinde bilgisayar çıktısı yazı olduğu anlaşılmaktadır. 

Soruşturma sırasında BİZ Kanal’ da yapılan arama sırasında Dr. Adil Serdar Saçan imzalı ve resmi dairede kalması gereken paraflı 22/07/2002 tarih 2002/145-1 sayılı “Genelkurmay Başkanlığı İstihbarat Başkanlığına, Sayın Aykut Cengiz ENGİN İstanbul DGM Cumhuriyet Başsavcısı ve Ankara Devlet Güvenlik Mahkemesi Cumhuriyet Başsavcılığı’na gizli ibareli” yazıların yazılı olduğu belgeler ele geçirilmiştir.

Şüphelinin soruşturma kapsamındaki diğer kişilerle kurduğu telefon irtibatının ayrıntısı ise şöyledir: 


1-Adnan Bulut 


172
2-Ahmet Tuncay ÖZKAN

260

3-Emcet Olcaytu 
    

3

4-Güler KÖMÜRCÜ
   
 
53

5-Tanju GÜVENDİREN

29
6-Coşkun UMUR

    
16

7-Habib Ümit SAYIN

34


8-Bekir ÖZTÜRK

            76

9-Oktay YILDIRIM    
   
 40

10- Kemal Kerinçsiz        
       
  8

11 Hikmet ÇİÇEK
        
 
  8

e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi,

Müşteki Emre ÇALIKOĞLU 25.09.2008 tarihinde İstanbul Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü’nde vermiş olduğu ifadesinde; 

12.11.1999 tarihinde kamuoyunda BAV (bilim araştırma vakfı ) davası olarak bilinen Adnan OKTARIN da göz altına alındığı soruşturmada Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğünce gözaltına alındığını,  Sarıyer Orduevinde askerlik görevini yapmasına  rağmen tüm sorgulama işlemlerinin bu şubede yapıldığını,bu durumu Şube Müdürü Adil Serdar Saçan’a hatırlattığında “bana seni zaten Asker gözaltına aldırttı” şeklinde beyanlarda bulunduğunu , altı gün bu şubede gözaltında sorgulandığını, sorgulamaların bir kısmına Adil Serdar Saçan’da katıldığını ,  kendisini makam odasına alıp,  sorgulamaya kendi odasında devam ettiğini,bu sorgulamalar esnasında, sürekli kendisinin Derin Devletin ve kendi ifadesi ile Gerçek Devletin adamı olduğunu, Derin Devletin tahmin edilemeyecek kadar güçlü olduğunu ,kendilerinin gözaltına alınma talimatını,  Derin Devletin çıkarlarına aykırı hareket ettikleri gerekçesi ile, bizzat Derin Devletin memuru olan Asker kökenli bir Savcı tarafından operasyonun yönetildiğini, kendisinin Derin Devlet için yaptığı bu çalışmaların ilerde ortaya çıkacağını ve tarihin kendisinden gururla bahsedeceğini anlattığını,yanlarında cep telefonu ile görüşmeler yaptığını, görüştüğü şahsa hitaben “emredersiniz komutanım, anlaşıldı komutanım” şeklinde hitaplarda bulunduğunu , Adil Serdar Saçan’ın o tarihlerdeki beyanlarından Ergenekon örgütünün talimatı ile yakalanarak gözaltına alındıklarını , baskı gördüklerini , sonuç olarak bu örgütün talimatı ile hareket ettiğine inandığı Adil Serdar Saçan’dan davacı ve şikayetçi olduğunu beyan etmiştir.


Şüphelinin İstanbul Emniyet Müdürlüğü Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürü olarak görev yaptığı sırada 16 Mart 2001 tarihli yazıyla İstihbarat Şube Müdürlüğüne DGM Cumhuriyet Başsavcılığı’ndan alınan soruşturma izni yazısının gönderilmesine karşın,  İstihbarat Şube Müdürlüğü’ne soruşturma izni haricinde Tuncay Güney’den elde edilen belgeler ile soruşturmaya konu olan ifadelerin gönderilmediği anlaşılmıştır. Şüpheli Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında bu hususu kabul etmiş ve bu durumun gerekçesi olarak da İstihbarat Şubesinin tüm bilgi ve belgelere vakıf olduğunu ileri sürmüştür.

Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü arşiv kayıtları tetkik edildiğinde, 2001 yılında Tuncay Güney ile yapılan mülakat kasetlerinin ve çözümlerinin mevcut olmadığı saptanmıştır. 

İstanbul Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü’ne 12.12.2003 günü Gaziosmanpaşa İlçesi, Habibler girişi Duyusan Ltd. Şti. isimli Karadeniz Ekmek Fırının altında bulunan yerde çok miktarda bomba yapımında kullanılan malzemelerin bulunduğunun ihbar edilmesi üzerine, İstanbul 4 nolu DGM’den alınan 2003/586-1532 nolu arama ve el koyma kararına istinaden adreste yapılan aramada, bir çok resmi belge ile birlikte soruşturmaya konu kasetlerin de ele geçirildiği ve evrak içeriğinin Organize Suçlar Şube Müdürlüğü’nü ilgilendirmesi nedeniyle ele geçen dokümanlar adı geçen şubeye oradan da Fatih Cumhuriyet Başsavcılığı adli emanetine teslim edildiği tespit edilmiştir. 

Şüphelinin kanıt niteliğindeki söz konusu kaset ve dokümanları Emniyet arşivine teslim etmesi gerekirken ortaya çıkmamalarını sağlamak amacıyla yanında götürmüştür. Tuncay Güney ile şube görevlilerinin yaptığı saatler süren mülakata ait kasetler incelendiğinde araştırılması gereken birçok hususun ve ciddiye alınması ve titizlikle araştırlması gereken çok çeşitli iddiaların mevcut olduğu görülmektedir. Bu mülakat sırasında dile getirilen somut iddiaları araştırmak adli polis olarak şüphelinin idaresindeki Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü görev kapsamında olmasına rağmen herhangi bir araştırmanın yapılmamış ve sonuçta ERGENEKON terör örgütünün o tarihte soruşturulmasına şüpheli tarafından bilerek engel olunmuştur. Şüphelinin görevini yaparak iddiaları araştırması halindeERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün o tarihte deşifre olması ve o tarihten sonra gerçekleştirdiği eylemleri yapamaması kuvvetle muhtemeldir.

Şüpheli Veli Küçük’ün ikametinde yapılan aramalarda, 2001 yılı içersinde Tuncay Güney’in anlatımları doğrultusunda İstanbul DGM.Cumhuriyet Başsavcılığından 4422 sayılı yasa kapsamında alınan projeli çalışma izni yazısı ve dönemin Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürü Adil Serdar Saçan hakkında görevi sırasındaki çıkar ilişkileri ile ilgili istihbari bilgi notları ele geçirilmiştir. Konu ile ilgili yapılan arşiv incelemesinde projeli çalışma izninin soruşturmaya dönüştürülmediği ve sonuçlandırılmadan kapatıldığı saptanmıştır. Bu projenin Ergenekon terör Örgütünün yöneticilerinden olan şüpheli Veli Küçük’te çıkması da oldukça anlamlıdır. 

Şüphelilerden Adanan Bulut Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında; Adil Serdar Saçan' ı  Tuncay Özkan' ın arkadaşı olmasından dolayı tanıdığını, haber alabilmek amacıyla sık sık kendisi ile görüştüklerini, diğer şube müdürleri ile de görüştüğünü ancak Tuncay Özkan' ın arkadaşı olması sebebi ile Adil Serdar Saçan’ ın kendilerine  daha fazla yakınlık gösterdiğini, kısmen daha rahat bazı bilgilere ulaştıklarını beyan etmiştir. Nitekim şüphelilerden Ahmet Tuncay Özkan’ a ait depoda ele geçen 1691 numaralı CD içinde şüpheliler Tuncay Güney ve sanık Ümit Oğuztan’dan elde edilen dokümanların bir kısmının bulunması bu bilgilerin şüpheli Adil Serdar Saçan tarafından bu kişilere verildiğini kanıtlamaktadır. 


 Yukarıda ayrıntılı olarak anlatıldığı üzere, şüphelinin görev yaptığı dönemde bir kısım soruşturmalar ve projeli çalışma olarak adlandırılan ön soruşturmalar sırasında bir kısmı paraflı olup Emniyette kalması gereken belge suretlerini Ergenekon soruşturmasının şüphelilerine verdiği, bir kısmının ise kendi evinde yapılan aramada ele geçtiği, bunun yanında soruşturmalar sırasında Mahkeme kararlarına istinaden yapılan teknik takiplere ait telefon görüşme tutanaklarının da şüphelinin evinde ele geçirildiği açıkça ortaya çıkmış bulunmaktadır. Şüpheli delil niteliğindeki belgeleri görevli bulunduğu Şube Müdürlüğünün arşivinde bulundurması gerekirken yasaya aykırı bir şekilde dışarıya çıkartarak tanıdığı bir şahsın işyerine ait depoda gizlemiş olduğu ve bu dokümanların bir kısmının da şüphelinin evinde ele geçen CD de kayıtlı bulunduğu tespit edilmiştir. Böylece şüpheli 2001 yılında bir başka suç nedeniyle yakalanan Tuncay Güney ve Ümit Oğuztan’dan ele geçirilen ERGENEKON terör örgütüne ait dokümanları, teknik takip yapmakla yükümlü İstihbarat Şube Müdürlüğüne teslim etmeyerek soruşturmanın bu  şube trafından derinleştirilmesine de bu şekilde engel olmuştur. 

Şüpheli Adil Serdar Saçan’ın, şüphelilerden Emcet Olcayto ile sık sık telefonla görüşerek çeşitli konularda fikir alış verişinde bulunduğu, telefonda her konuyu görüşmemeye özen gösterdikleri, aralarındaki ilişkinin gazeteci ve eski emniyet müdürü ilişkisinden farklı olarak örgütsel nitelikte olduğu  sonucuna varılmıştır.
 Tuncay Güney ve Ümit Oğuztan’dan ele geçen belgelerin 12.12.2003 tarihinde Duyusan Ltd. Şti. ne ait yerde ele geçirilmesi nedeniyle Mahkemede yargılanmış olması, şüpheli Adil Serdar Saçan’ ın ERGENEKON terör örgütünün faaliyeti çerçevesinde örgüt üyesi olarak bu eyleminin kamu davasına konu edilmesine engel teşkil etmemektedir. Yukarıda ayrıntısı verilen Şevki D. isimli şahısla 10.03.2008 tarihinde yaptığı telefon görüşmesi, şüphelinin yasaya aykırı bu eylemini hala gizlemeye yönelik bir faaliyet içerisinde bulunduğunu göstermektedir. 

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile ilgili bölümde ayrıntılı olarak yer verilen iletişim tespit tutanaklarına göre Adil Serdar Saçan son zamanlarda bu şüpheli ile yakın ilişki içerisindedir. Her iki şüpheli arasındaki 28.01.2008 tarihli telefon görüşmesinde söylediği sözlerin, şüphelilerin soruşturma kapsamına alındıkları yönünde kuşkularının nedeniyle ileride sorulduğu takdirde kendi lehlerine yorumlanacak veri oluşturmak, delil yaratmak amacıyla örgüt hakkında ayrıntılı konuştukları sonucuna varılmıştır. Eski bir emniyet müdürü olan şüpheli ile gazeteci olan öteki şüphelinin diğer konuşmalarındaki ihtiyatlı konuşma tarzlarını bu görüşmede örgüt aleyhine açık açık konuşmak şeklinde değiştirmeleri, dosya kapsamındaki kanıtlar göz önüne alındığında, haklarında başlatıldığı kuşkusunu yaşadıkları soruşturmada lehlerine kanıt oluşturma kurnazlığının bir sonucu olarak değerlendirilmiştir. 

Şüphelinin Veli Küçük tarafından tehdit edildiğine yönelik savunması ise, bu soruşturma çerçevesinde hakkında işlem yapılan bir çok şüpheli ile yakın ilişki içerisinde olup birlikte hareket etmesi, eline ulaşan pek çok gizli bilgi ve belgeyi örgüt mensuplarına ulaştırması, özellikle şüphelilerden Güler Kömürcü ile yapmış olduğu telefon görüşmelerinden örgüt mensupları ile  aynı düşünce ve idealleri paylaştığının anlaşılması ve verilecek görevlere hazır olduğunu beyan etmesi gibi hususlar göz önüne alındığında inandırıcı olmaktan uzaktır.

Yukarıda açıklanan nedenlerle şüpheli Adil Serdar Saçan’ın şüpheliler Ahmet Tuncay Özkan, Güler Kömürcü ile irtibatlı olarak ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ içerisinde faaliyet gösterdiği, terör örgütü üyesi olmak suçunu işlediği, Emniyet Müdürü olarak görev yaptığı dönemde görevi gereği  kendisinde bulunan, eline geçen bir kısım  gizli belgeleri yasalara aykırı şekilde diğer şüphelilerle paylaştığı, şüphelilerden Adnan Bulut’un, sanık Halil Behiç Gürcihan’ın savunmaları ile bu hususun doğrulandığı, bu soruşturma kapsamında soruşturulan pek çok sanık ve şüphelide ve şüphelinin kendi evinde ele geçen –GİZLİ- ibareli ve bir kısmı  kendi imzasını taşıyan resmi belgeler ve iletişim tespit tutanakları ile ilgili olarak  Yasaklanan bilgileri açıklama suçunu birden fazla işlediği anlaşılmakla;

Şüpheli Adil Serdar Saçan’ ın eylemlerine uyan TCK’nun  314/2 , TCK’nın 336/1, 43. 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.   

21-Şüpheli Gürbüz Çapan,

a-Savunmaları,

 
   Emniyet beyanı 


Şüpheli doktor olarak çalıştığını, Veli Küçük’ü 2000 yılında bir yemekte, Güler Kömürcü’yü  gazeteci, Vedat Yenerer’i televizyoncu, Sinan Aygün’ü ATO başkanı, Erol Mütercimler’i hemşerisi ve yazar, Tuncay Özkan’ı gazeteci, Adnan Bulut’u hemşerisi, Emin Gürses ve Mustafa Balbay’ı Cumhuriyet Gazetesinde yazar olması sebebiyle tanıdığını, 


Doğu Perinçek’i 1975 -1976 yıllarından beri tanıdığını, kendisinin o dönemde DEV-GENÇ terör örgütü sempatizanı olduğunu, Ferit İlsever ile kendisi Esenyurt Belediye Başkanı olduktan sonra tanıştığını, siyasi platformlarda bir araya geldiklerini, Serhan Bolluk’un Aydınlık dergisinden dolayı ismini duyduğunu, Kemal Yalçın Alemdaroğlu’nu tanıdığını, Adnan Akfırat’ı  Doğu Perinçek ile birlikte olduğu için tanıdığını, İlhan Selçuk’u  Cumhuriyet Gazetesi okuduğundan beri tanıdığını, Uğur Mumcu’nun öldürülmesinden sonra samimi olduklarını, 


Levent Temiz’i basından tanıdığını, hemşerisi olduğunu, bir iki kez görüştüklerini, 


Adil Serdar Saçan’ı 1998 – 1999 yıllarında bir şahsın kendisini silahla yaralaması sebebiyle emniyetçi olarak tanıdığını, eşinin iş yerine gidip alış veriş yaptığını, kendisini kaza geçirdiğinde geçmiş olsun demek için aradığını, 


Soruşturma çerçevesinde ele geçen örgütsel dokümanlardan bilgisinin olmadığını, bir kısmını basından öğrendiğini,


Hatırlamadığı bir tarihte USİAD başkanı Kemal Ö.’in Cumhuriyet gazetesi ve Cumhuriyet TV ile bir proje için konuşacaklarını ve Ferit İlsever’in katılacağını söyleyerek yemeğe davet  ettiğini, kendisini kabul ettiğini, toplantının yapıldığı ENKA tesislerine Ümit ÜLGEN ile birlikte gittiklerini, Kemal Ö.’in kendisini Veli Küçük ile tanıştırdığını, bu toplantıda Veli Küçük’ün diğer katılımcılara göre “ üst , abi ” konumunda  bulunduğunu, Veli Küçük ve diğerlerinin Cumhuriyet Gazetesinde ve Cumhuriyet Radyo ve TV sinde  ne kadar hissesi olduğunu sorduklarını, o dönem %20 olan hissesini devretmesini istediklerini, hisselerin kardeşi Günay’a ait olduğunu, ancak büyüğü olarak toplantıya kendisinin katıldığını, 2 Milyon Dolar verilmesi durumunda hisseleri devredeceğini söylediğini,  bu teklifinin kabul edilmediğini, daha sonra oradan ayrıldığını,  toplantıda her hangi bir karar alınıp alınmadığını bilmediğini, 


Toplantı öncesinde Cumhuriyet gazetesinin hissesi ile ilgili durumu tam olarak bilmediğini, Cumhuriyet gazetesinin yaşatılması için Cumhuriyet vakfının kurulduğunu, gazetenin isim ve imtiyazlarının eski sahibi olan Nadi ailesi tarafından bu vakfa bağışlandığını, daha sonra Yenigün Habercilik A.Ş. nin kurulduğunu, vakıf tarafından  gazetenin isim hakkının bu şirkete kiralandığını, şirketin maddi sıkıntıya düşmesi sebebiyle kendisinin avukatının tavsiyesi ile şirketin % 20 hissesini 2 Milyon Dolara kardeşi GÜNAY Çapan’a aldırdığını, daha sonra bu hissenin % 10 unu Mehmet Emin Karamehmet’e 1 milyon Dolara devrettiklerini, 2005 yılında GÜNAY Çapan’ın % 10 hissesini kendisinin aldığını, 


Ferit İlsever’in bir ara kendisine Cumhuriyet Gazetesinin ulusal medyanın merkez üssü yapılmasını kendisine anlattığını ancak kendisinin istediği paranın verilmesi durumunda hisseleri devredeceğini söylediğini,  söz konusu toplantıda Kemal Ö.’ in ulusalcı iş adamlarından para bularak hisselerine almak istediğini, ancak bunun gerçekleşmediğini, bu toplantıda Veli Küçük’ün  kendisinin milliyetçi ulusalcı olduğunu anlattığını,


Doğu Perinçek’in kendisine beraber televizyon kurmayı teklif ettiğini,  kendisini İlhan Selçuk’a yönlendirdiğini, 


Ele geçen örgütsel dokümanlardan “Ulusal Medya 2001 ” başlıklı belgenin içeriğinin gerçek dışı olduğunu, 


Doğu Perinçek ile ARMADA otelde toplantı yapmadığını,  ancak ortak televizyon kurmak için İlhan Selçuk ve Doğu Perinçek ile bir toplantı yaptıklarını, kendisini televizyon için makine ve teçhizat aldığını, daha sonra frekans alınamadığı için  projenin iptal edildiğini, eski olan teçhizatların bir kısmının çürüdüğünü,  bir kısmını bir televizyon kuruluşuna verdiğini,


USİAD  üyesi iş adamları ile Çırağan Sarayında yapılan gizli toplantılardan haberinin olmadığını, kendisinin bir kez ENKA tesislerinde yapılan toplantıya katıldığını,


Veli Küçük vasıtası ile Tuncay Güney ile görüşme yapıp yapmadığını   hatırlamadığını,


Şüpheli Doğu Perinçek’in bilgisayarında bulunan belgede yazılan hususların gerçek dışı olduğunu,  Tuncay Güney ile  her hangi bir görüşme yapmadığını, bu şahıs ile yapılan mülakatta bahsi geçen konuların gerçek dışı olduğunu, 


Evinde yapılan aramada ele geçen Pentagon amblemli dokümanı tanımadığı bir şahsın CHP’ye karşı kullanması için getirdiğini, ancak kendisinin kullanmadığını, 


DHKP/C terör örgütü ile bir ilgisinin bulunmadığını, İmam Fidan isimli şahsı tanımadığını,  bu şahsın 24.02.2000 tarihli raporunda anlatılan hususları hatırlamadığını, DHKP/C terör örgütü mensuplarına her hangi bir şekilde yardımcı olmadığını, Tekin Tangün isimli şahsı tanımadığını, Ahmet Kulaksız’ı Esenyurt’ta kırtasiyeci olması sebebiyle tanıdığını, bu şahsın  iki kızının DHKP/C nin açlık grevinde öldüğünü, 


Hayriye Gündüz ve RemziyE isimli   şahısları Kartal Cezaevinde tutuklu iken  tanıdığını, bu kişilerin DEV-SOL davasından tutuklu olduklarını , mektuplaştığını, 21.09.2002 tarihli Hayriye Gündüz tarafından yazılan raporda anlatılan hususların doğru olduğunu, 


Yasemin İLTER’in DEV-SOL davasından tutuklu olduğunu, cezaevinde mektuplaştığını, bu şahsa gıda ve kitap yardımında bulunduğunu, cezaevinde görüştüğü örgüt mensuplarına örgütten uzaklaşmalarını tavsiye ettiğini, Dursun Karataş’ı okul döneminden tanıdığını, DEV-GENÇ bünyesinde birlikte olduklarını, daha sonra Dursun Karataş’ın ayrılarak DEV-SOL u kurduğunu, bir daha görüşmediklerini, 


İşçi Partisinin Genel Merkezinde yapılan aramada ele geçen CD de kayıtlı belgede adı geçen Taner Akçam’ın okuldan ve DEV-GENÇ örgütünden arkadaşı olduğunu,  daha sonra  bu şahsın Amerika’ya gittiğini kendisinin danışmanlığını yapmadığını, 


Seyhan Soylu’yu tanıdığını, tiyatro ile ilgili olarak görüştüklerini, 



ALİ Yasak’ı 1989 yılında tatil yaptığı sırada tesadüfen tanıdığını, Kuvayı Milliye Derneğine para vermediğini, Fikret Emek isimli şüpheliyi tanımadığını, Sait Doğanay isimli şahsın kendisi ve kardeşine ait şirketlerde bir süre çalıştığını, şu anda Esenyurt Belediyesinde çalıştığını, hemşerisi olduğunu, KIRPIK lakaplı DAVUT isimli şahsın gerçek isminin Hamit Ülbey olduğunu Esenyurt’ta esnaf olması sebebiyle tanıdığını,


Ali Kalkancı isimli şahsı hemşerisi olması sebebiyle tanıdığını, 


Evinde ele geçen tabanca mermilerinin,  almayı düşündüğü ruhsatlı tabancaya ait olduğunu, yargılandığı için silah ruhsatı alamadığını, silahı sahibine geri verdiğini, ancak mermilerin kendisinde kaldığını beyanla hakkındaki suçlamaları  kabul etmemiştir.

 
  Savcılık beyanı


Emniyet aşamasında verdiği beyanını aynen tekrarla, hissedarı olduğu Semerkant şirketinin  aile şirketi olduğunu, bu şirketin işleri ile kardeşi Çetin’in ilgilendiğini, Cumhuriyet gazetesinin sahibi olan Yeni Gün Holding AŞ’nin %10 hissedarı olduğunu, 2005 yılında bu hisseleri devraldığını, halen ortaklığının devam ettiğini,


Öğrencilik yıllarında Diyarbakır’da Devrimci Yol isimli örgütün sempatizanı olduğunu, başta ERGENEKON olmak üzere hiçbir terör örgütü ile ilgisinin olmadığını, Belediye Başkanı olarak görev yaparken organize suç örgütü kurma iddiası ile yakalanıp tutuklandığını, 11 ay 20 gün   bu suçtan Kartal Cezaevinde tutuklu kaldığını, tahliye olduktan sonra bu görevine devam ettiğini, bu suçtan yargılamasının İstanbul 9. Ağır Ceza Mahkemesinde  devam ettiğini, 


Ümit Ülgen’in  Esenyurt’a bağlı Esenkent’te bulunan, kendisinin de üyesi bulunduğu kooperatifler birliğinin Başkanı olduğunu, bu şahsın kendisini USİAD Başkanı Kemal Ö. ile tanıştırdığını, 2001 yılında Kemal Ö.’in kendisini VE Ümit Ülgen’i yemeğe davet ettiğini, Ümit ÜLGEN ile birlikte ENKA tesislerine gittiklerinde Kemal Ö., Ferit İlsever ve yanlarında Veli Küçük’ün bulunduğunu, Veli Küçük’ün kendisi ile yakınlık kurmak amacıyla kökeninden bahsettiğini, daha sonra Veli Küçük ve Ferit İlsever Ulusal bir medya birliği kurulması ve bunun başında Cumhuriyet gazetesinin olması gerektiğinden bahsederek Yeni Gün Holding AŞ’de bulunan ve resmiyette kardeşi Günay Çapan’ın üzerinde bulunan %20 hisseyi Kemal Ö.’e devretmesi gerektiğini söylediklerini, bu hisselerin karşılıksız olarak devredilmesi gerektiğini hissettirdiklerini, kendisinin de 2 Milyon Dolar karşılığında devredebileceğini söylediğini,  ortamın gerildiğini ve kendisinin yemekten ayrıldığını, birkaç gün sonra Kemal Ö.’in istediği miktarda parayı veremeyecekleri için hisseleri almaktan vazgeçtiklerini söylediğini, 


İlhan Selçuk’u eskiden beri tanıdığını, doktor olarak İstanbul’a ilk tayini çıktığında kendisini ziyaret ettiğini, 2000 yılında gazete maddi açıdan  sıkıntıda olduğu için iş adamı olan kardeşi Günay’a rica ederek Yenigün Holding AŞ’nin %20 hissesini alması sağladığını,  bu hisseleri alarak gazeteye sponsor olduklarını, 2001 yılında Veli Küçük’ün bulunduğu ortamda kendisinden Cumhuriyet gazetesindeki hisseleri devredilmesinin istendiğini ancak bunun gerçekleşmediğini, 2003 yılında  hisselerin yarısının Mehmet Emin Karamehmet’e satıldığını, 2005 yılında ise kalan hisselerin kardeşi Günay tarafından kendisine devredildiği, örgütsel dokümanda yazılı olan hususların doğru olmadığını, hiçbir zaman hisseleri bedelsiz devretme yönünde söz vermediğini, 


Veli Küçük’ü ENKA tesislerindeki yemekte gördüğünü, bir daha görüşmediklerini, 


Ferit İlsever’in Ulusal Medya kurulması konusunda 2001 yılında ENKA tesislerinde yapılan yemekli toplantıya katıldığını, 


Doğu Perinçek’i 1970 yıllardan itibaren tanıdığını, önceki tarihlerde Ferit İlsever ve kendisinin de hazır bulunduğu bir yemekte Doğu Perinçek’in bir televizyon kanalı kurulmasından bahsettiğini, bu yemekte İlhan Selçuk’un da bulunduğunu Doğu Perinçek’in ısrarından kurtulmak için kendisinin 100 milyon dolarlık bir televizyon projesinden bahsettiğini ve bu nedenle   bir mutabakatın sağlanamadığını, 


Ferit İlsever ile  14.03.2008 tarihinde yapmış olduğu görüşmenin doğru olduğunu, Ulusal Medya isimli dokümanda ismi geçmesi sebebiyle bir basın açıklaması yaptığını, Ferit İlsever’in açıklamasının yanlış anlaşıldığını, ENKA tesislerindeki yemeğin Cumhuriyet gazetesine maddi destek sağlamak amacıyla yapıldığını söylemesini istediğini,  görüşmede geçen Hilal K.’ün kim olduğunu bilmediğini, görüşme sırasında alkollü olduğu için detayları hatırlamadığını,


Doğu Perinçek’in bilgisayarından elde edilen dokümanın hayal mahsulü olduğunu, içeriğinin doğru olmadığını,


Evinde yapılan aramada ele geçen Pentagon amblemli dokümanı tanımadığı, birisinin  seçim çalışmalarında kullanması için getirdiğini, kendisinin ciddi bulmadığı için kullanmadığını, 


Suç örgütü kurma iddiası ile Kartal Cezaevinde tutuklu olduğu sırada DHKP/C başta olmak üzere farklı terör örgütlerine mensup olma iddiası bulunan kişiler ile tanıştığını, insani ilişki çerçevesinde görüştüğünü, yardım amaçlı olarak bir kısım eşya getirterek bu kişilere verdiğini, bu kişilerden Asuman Ö.ZCAN ile mektuplaştıklarını, tahliye olduktan sonra bu şahsın bir kez yanına geldiğini, her hangi bir irtibatlarının bulunmadığını, 


Evinde ele geçen çeklerin hissedarı bulunduğu şirkete ait çekler olduğunu, borç para bulabilmek için kullanmayı düşündüğünü, evinde yapılan aramada ele geçen görüntülü sorgu kasedinin kendisini silahla yaralayan kişinin sorgulanmasına ait görüntülerin olduğunu, 


Bu soruşturma çerçevesinde İlhan Selçuk gözatına alındığında kardeşini arayarak  birkaç kişiyi toplayıp adliye ve Cumhuriyet gazetesi önüne gitmelerini söylediğini, 


Evinde ele geçen mermilerin  tehdit edildiği dönemde emekli bir polis memuru tarafından kendisine devredilmek üzere verilen  silaha ait olduğunu, ruhsat işlemleri sonuçlanmadığı için bu şahsın kendisine bıraktığı silahı geri aldığını, mermilerin ise evde kaldığını,


0532 214 02 13 numaralı telefon hattını kullandığını, bu hattı kullanarak yapmış olduğu görüşmelerinin kendisine ait olduğunu,  suç işlemediğini beyan etmiştir.

  
  Sorgu beyanı 


Önceki aşamalarda verdiği beyanlarını tekrarla örgüt üyesi olmadığını, 2001 yılında düzmece iddialarla yargılandığını, bu yargılamasının halen devam ettiğini, 11 ay 20 gün tutuklu kaldığını, hakkında nükleer madde kaçakçılığı yaptığı, belediyede usulsüzlük yaptığı, büyük miktarda parayı zimmetine geçirdiği, hayvan kaçakçılığı yaptığı, Ermeni asıllı olduğu şeklinde iddialar bulunduğunu, tümünün asılsız olduğunu, Cumhuriyet gazetesini ekonomik sıkıntı içerisinde bulunduğu sırada kardeşi ile birlikte gazetenin kurduğu finans şirketine ortak olduklarını, gençliğinde DEV-YOL sempatizanı olduğunu 1979 yılında bu örgütten ayrıldığını, her hangi bir ilişkisinin kalmadığını, Kartal Cezaevinde tutuklu bulunduğu sırada zor durumda bulunan gençler küçük yardımlar yaptığını, cezaevi kantininden ihtiyaçlarını karşıladığını,  bunun örgütü destekleme anlamında olmadığını, her türlü anti demokratik uygulamanın karşısında olduğunu beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dökümanlar, 

Şüphelilerden Mustafa Balbay’ a ait CASPER marka dizüstü bilgisayar içerisinden çıkan “CAP2.TXT” isimli metin belgesi içersinde şüpheli Gürbüz Çapan ile ilgili olarak;


“Kendi Değerlendirmeler

- Biz kendisiyle ilgili özel bir çalışma yapmadık. Size aktardıklarım sağdan soldan bize toslayan bilgiler. İstanbul'da son dönemde yapılan operasyonlarla ilgili bizden bilgi, yardım istenmedi.   


- Biz son iki yıldır öne çıkan, yolsuzluk, vurgun operasyonlarıyla ilgili hiçbir işe karışmadık. Karışamayız da. Çünkü, bunun için örgütlü değiliz. Bizim böyle birimlerimiz yok. Bunlar emniyette var. Bu yüzden bu kişiye ilişkin yolsuzluk iddialarıyla ilgili çalışmamız olmadı. Bizim işimiz belli, Ülkenin güvenliğiyle ilgili konular.  


- Siz kendi değerlendirmelerinizi söylediniz. Ben de bizim taraftan görüneni aktarıyorum. Fotoğrafı veriyorum size. Bizdeki kanı, muteber bir kişi olmadığı yönünde. Her tarafa bulaşmış bir kişi. Sanıyorum buna meraklı da.  


- PKK, DHKP-C'ye para yardımı yaparken yürekten mi yaptı yoksa tehdit mi ettiler bunu sadece kendisi bilir. Kimi zaman silah alımı konusunda da devreye girdiği yolunda bilgiler var  


- Ermenistan'a gidiş nedenine ilişkin bizde bir kayıt, bizden alınmış izin ya da bilgilendirme yok. O zamanın İstanbul Bölge Sorumlusuyla kişisel bir dostluğu varmış. Ona söylemiş. Onunla ev alımı gibi temasları da olmuş. Gittikten sonra, haberler çıktıktan sonra o, bana bilgi vermişti' dedi. Belki Belediye Başkanı da, ben İstanbul Bölge Sorumlusuna söyledikten sonra o da yukarıya bilgi vermiştir' diye düşünmüştür. Ama bizde öyle bir bilgi yok. Soykırım anıtına çiçek koyması, kurduğu temaslar... Beldi Türkiye-Ermenistan ilişkileri iyi olsun, gelişsin bizim de yararımıza olur diye düşündü ama..  


- İstanbul'daki bazı mafya gruplarıyla, Fevzi BİR olsun, ötekiler olsun, bunlarla da bağlantılarının olduğu, onlarla bazı ufak tefek hesaplaşmalarının olduğu biliniyor..  

 - Okuduğunuz iki sayfa tabii satır başları. Bunların her birinin ayrı dosyası var. Ama tekrar ediyorum, biz kendisiyle özel olarak ilgilenmiş değiliz. Güvenlik sorunu, casusluk ne bileyim başka konular olsa size söylerdim. Böyle bir şey yok. Ama biz fotoğrafı koyuyoruz  

  - Cumhuriyet ile ilişkisine ilişkin bilgiler de özel kaynaklara dayalı değil. O günlerde gazetelerde yazılıp çizildiği için arkadaşlar not olarak koymuşlar.  

  - Bir Belediye Başkanlığı döneminde bunlara sahip olmak için biraz eli maşalı biraz da cesur olmak gerekir.  

 - Taner AKÇAM'dı, bazı eski PKK, Dev-Yol'lulardı, bunlarla temaslarını kesmemiş. Gerçi o eski militanlar farklı yerlere savruldular, kimi siyasetçi kimi işadamı oldu ama, bu kişi hepsiyle bağlantıları sürdürmüş..  

   - Biz geçmişle ilgilenmiyoruz. 70'li yıllarda hayıflanarak baktığımız pek çok konuya bugün gülüp geçiyoruz. Bu yüzden bu arkadaşın gençlik yıllarında yapıp ettikleriyle ilgili değiliz. Son dönemi de aktardığımız gibi. Kim bilir belki yakın gelecekte çok başka biri olur. Örneğin, 70'li yıllarda orduya etmedik küfür bırakmayan Doğu Perinçek'in bugün söylediklerine bakıp seviniyorum. Her ne kadar bugünlerde en çok bana saldırıyorsa da yine de geldiği noktadan memnunum. Belki yaşarsak, 25-30 yıl sonra bizim için de çok iyi şeyler söyler”,


 “2.8.0 Cum


-Dünkü toplantı dönüm noktası gibiydi. Önce vakıf, sonra yayın kurulu. Vakıfta Çapanların engellemesinin sürmesi durumunda dışlanacağı açıkça yazıldı. Tartışmalı geçmiş. C.A. , ne demek, kim bunlar, ne görüşmesi, atalım gitsinler belediyecilik yapsınlar gibi keskin konuşmuş... H.Ç. , çok bozulmuş..sonra yayın kurulu... öncesinde Emre KONGAR'la sohbet ettik. Bana, Ankara büro çok iyi dedi, TV programlarını övdü... Yayın kuruluna C.A. da katıldı. Orada da konuştu..


Bugün H.Ç. aradı, C.A'yı çekiştirdi. Ona güvenmemek gerektiğini, her şeyi yapabileceğini söyledi vs. İ.Y. ile konuştuk... Şükran ben devreye gireyim, aracı olayım, Işıklar'la konuşayım demiş..


Ş.S. ile konuştum... Yetki belgesi alabileceklerini söyledi. Irak'ta Türkiye dışında karar alınamayacağını herkesin gördüğünü söyledi”


7.8.0  

………………- İ.Y. , Çapanlarla dananın kuyruğu bugün kopuyor. İlhan abi kararlı. Maaşlar yarın çekilecek…


İS-Bu Turgay benin canım ciğerim. Yurtsever, buna inanın... Bakın Gürbüz de öyle. İstanbul gibi bir yerde belediye başkanlığı yapıyorsanız, burası bir de yeni imara açılan bir yerse bazı işleri racon keserek yapmanız gerekir. Ama benim sözümden çıkmaz. Şunu yap derim yapar……..” şeklinde beyanların bulunduğu anlaşılmıştır.


Şüpheli Gürbüz Çapan’ ın Büyükçekmece Esenkent Mahallesi Onur Güvener Caddesi Özdeniz Villaları Sitesi A8 No:1-2-3-4 sayılı ikamet adresinden el konulan eşyalardan, 

-Ele geçen VHS kasetlerden 30 sayısı verilmiş VHS kaset incelendiğinde; Bir kısmı resmi üniformalı olan toplam 3 askeri personel tarafından Selahattin Y. isimli şahsın sorgulanmasına ilişkin görüntüler olduğu,  mülakatın başında ifade alan kişinin Gürbüz Çapan’ın fotoğrafını göstererek Selahattin Y. isimli şahsa teşhis yaptırdığı, Selahattin Y.’ın Şerafettin D. isimli şahsın Gürbüz Çapan’a yönelik suikast girişimlerinde bulunduğundan, kendisinin Gürbüz Çapan’ı daha önce vurduğunu beyan ettiği  görüşme kayıtları,

-Hakkında toplatma kararı bulunan Abdullah Öcalan’ın yazdığı “Sümer Rahip Devletinden Halk Cumhuriyetine Doğru” isimli kitabın 1 ve 2. cildinin bulunduğu, birinci cildin muhtelif sayfalarında Ulusal kanal ve Güler Kömürcü’ye ait  kartvizitler, 

-Kahverengi zarf içerisinde Ahmet I. isimli şahsın İlhan Selçuk’a hitaben yazdığı mektup not kağıdı, 

-Doğu Perinçek, Erol Mütercimler, Ferit İlsever, Ali Kalkancı, Mustafa Balbay ve değişik kişilere ait isim ve telefon numaralarının bulunduğu şeffaf dosya içerisinde 1 den 42 ye kadar numaralandırılmış telefon listeleri,

-Üzerinde TOP SECRET ve SPECİAL HANDLİNG ibareleri bulunan üzerinde  çeşitli kişilere ait banka işlemleri ve para hareketlerine dair kayıtların bulunduğu doküman,

-Siyah renkli ajanda  içerisinde iki sayfalık BUSİNESS CHANNEL yayın merkezine ait teknik frekans bilgileri ile kanala ait araç gereç listesinin yer aldığı doküman,

-42 adet 38 kalibre MKE yapımı dolu fişek ve çeşitli dokümanlar ele geçirilmiştir.

c-Telefon Görüşmeleri


Tape no:4164, Şüpheli Gürbüz Çapan’ın 04.09.2007 tarihinde saat:08.40 de Emin ŞİRİN ile yaptığı görüşmede özetle; Gürbüz Çapan’ ın “Siz faşizmi tanımıyosunuz ya faşizm neki bunlar bunların yanında faşizim müjde kalır yaa”dediği, Emin ŞİRİN’ in “İslam soslu faşizim diyorum ben” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Ya şeye bi git bak şimdi bu din kadar dehşet yakıcı yakan öldüren bişey yoktur yani” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Doğru” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Zayıf zamanda toleranslıdır, yaltakdır,  yavşaktır ve kaltakdır; iktidara geldiğinden sonrada tam tersidir. İsrail devleti nedir yaa” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Tabi tabi tabi aynen aynen” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Ya ne diye yani nasıl anlatıyosun bunu” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Aynı” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “ …(anlaşılmadı)… o…. çocuğu kin birikmiş a…. koyum içinde sende yağ su kemik et var onda kin var” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Doğru” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Şimdi her noktada kin kusuyo o…. çocuğu ya normal değil ya bundan şey ne var yaa” dediği,Emin ŞİRİN’ in “Doğru çok doğru söylüyosun” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “İran devriminden sonra adam ya beş altı yılda İran cennet” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Hı doğru” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Komünistler temizlemiş demek ki iyi gelmiş” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Bu kadar..” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Ana bacı tanımıyor falan filan bunlar diye …(anlaşılmadı)… başlatmış ufak ufak türban çoğalıyo çoğalıyo çoğalıyo seksen dokuzda diyoki bundan sonra türbansız dolaşanı s…… diyo” dediği,Emin ŞİRİN’ in “O kadar ya fakat olacak iş değil ya bu yaptıkları sen gasteye intikal edenin haricinde bunlar benim evi aradılar” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Ya ben bilmiyo muyum sanıyosun bunların hepsini haber alamadığımı mı sanıyosun biliyorum ben ya benim bi sürü arkadaşım var polis molisin içinde” dediği, Emin ŞİRİN “Eh işte ne diyolar onlar” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Ya diyolar ki rezalet yaa talimatla şey yapıyolar diyo ya” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Talimatla iş yaptırıyolar diyo” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Ha tabi yani adam diyoki bunuda katıcan onuda katıcan diyo bide nerden veriyo talimatı biliyomusunuz, Fatihteki imam veriyo” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ Yapma yaa” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Vallayi diyor onunda sanki hiç haberi yokmuş gibi diyor” dediği, Emin ŞİRİN’ in “He” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Ya bu Ahmet İlhan vardı İstihbarat Müdürü” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Evet” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Ee  bu şey patlamadan evvel ıı.. Hrant işi patlamadan onun için demişki nereye tayin istiyosun demiş Ankara hariç neresi gönlünden geçerse burdan git demiş” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Yapma yaa” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “E tabi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “ya bunlar” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “İmam imam, imam söylüyo diyoki bak kardeşim diyor gel buraya aziz kardeşim demi” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Evet” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Ankara hariç demiş nereye istiyosun gönderiym seni demiş burdan git demiş” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Buradan git” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “He” dediği,.. Gürbüz Çapan’ ın  “ Yahu dedi Mustafa, yahu sağcı.. git dedim lan y…. sen solcumusun a….. kodumun oğlu g…..t” , “Şimdi yav bence din bu ya. Bütün şifresi burda şimdi buradan çıkıp da deki ey kulum de dayan seni Allah bu dünyada deniyo öteki dünyada öbürlerinin cezasını vercek, s….. vercek bu dünyada versin baba cezamızı” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Doğru” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Şimdi hikaye basit geliyo onlara basit basit” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Cezamızı verdi. Egolara hakim olunamayınca cezamızı verdi” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Şimdi yapacamız basit işler var. Ya bunları yapalım mı yapmayalım mı arkadaşlar yani yapalım, ya bunda kim ne yapabiliriz bunda herkesi yapabiliriz orta halli esnafı katabiliriz sanayiciyi katabiliriz herkesi katabiliriz buna” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Doğru doğru” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Burda bi sorun var sanayici manayici bizim gibi dallamalara güvenmez a….. koyum. Derki bu ibneler bizim malımızı alır kamulaştırır” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Yok ya sanayici felan bunlardan çok memnun ya” dediği, Gürbüz Çapan’ ın “Hayır hayır ben bizim için söylüyorum ya bunlar uygun bunlar sanayici düzgün durduğu müddetçe disiplinde durduğu müddetçe onları büyütüyo”, “Kaldık ortada”, “Bu son söz s…… g……. hesabı görülmez ağabeyler” dediği, Emin ŞİRİN’ in “Aynen” dediği,

Tape No:3657, 14.03.2008 tarihinde Ferit İlsever ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F. İlsever’in “Merhaba Gürbüz, Ferid ben Ferid İlsever” dediği, G. Çapan’ın “Merhaba Ferid abi” dediği, F. İlsever’in “Ne yaptın abi yaptın mı açıklama?” dediği, G. Çapan’ın “ Yav gelicek şey, bakıcam abi yani. Ya açıklama yapıp ne yapıcam ki, bana ne yaptırmak istiyorsun onu da bilmiyorum yani” F. İlsever’in “Hayır kardeşim yaptırmak isti.. (kelimenin bir kısmı anlaşılamadı) sen bugünkü evrensel gastesini gördün mü?” dediği, G. Çapan’ın “ Görmedim hayır.” dediği, F. İlsever’in “Ya bak Gürbüz görmedin kardeşim senin adına bir sürü açıklamalar hergün bir yerlerde yer alıyor. Bu gün de evrensel gastesinde aynı gün akşam konuştuğun açıklamalar yer alıyor.” dediği, G. Çapan’ın “Abi ben evrenselle falan filan konuştum yok ya. Ya bi sefer de birisi aradı beni konuştuğum şeyleri söyledim size.” dediği, F. İlsever’in “Ama güzel kardeşim, sen bir kere Radikalle konuştun, her gün bir gazetede senin adına açıklama çıkıyor. G. Çapan’ın dedi ki bilmem ne diye. Ya sen bunları bu yalanı nasıl düzeltmezsin nasıl seyredersin sen bunu ya. Yalan diyorsun ya.” dediği, G. Çapan’ın “Neyse şimdi , yarım saat sonra bir şeyi aldıracam evrağı aldıracam, bakacam” dediği, F. İlsever’in “Lütfen bak buna açıklama yap düzelt kardeşim bunları. Şayet sen bunları bak bilinçli yapmıyorsan, -ki bana diyorsun ki hayır yapmıyorum diyorsun. O zaman düzelt bunları ya.” dediği, G. Çapan’ın “Yav niye bilinçli yapayım, hayır niye bilinçli yapayım? Bu ne biçim tavır yani neyin altında bırakıyorum? Hayır neyin altında bırakmışım ki?” dediği, F. İlsever’in “Kardeşim 3 gündür seyrediyorsun çıkan lafları görmüyor musun ben sana söylüyorum bak 3 gündür.” dediği, G. Çapan’ın “Ben seyr.. ya ben onları mı seyrediyorum.” dediği, F. İlsever’in “Abi Yenişafakta da manşet oluyor ya, sen bunları nasıl görmüyorsun ya?” dediği, G. Çapan’ın “Yenişafak’ın manşet olmadı.” dediği, F. İlsever’in “Abiciğim manşet oldu önceki gün yenişafak’ta manşetti Gürbüz. Önceki gün Yeni şafak’ta manşet. Senin açıklaman manşette manşette. Yenişafağın manşetinde.” dediği, G. Çapan’ın  “Yav önceki gün yazıya baktım o milliyetteki yazının aynısını almışlar, koymuşlar şey değil.” dediği, F. İlsever’in “Tamam abi bak. sen ne diyorsun o yazıda ya o yazıda diyorsun ki yalan doğru değil diyorsun. Ne diyorsun sen orda? Veli Küçük’le Ferid İlsever’in, Kemal Ö., bir araya geldiler; Cumhuriyet Gazetesini satın alacaklardı.” dediği, G. Çapan’ın “Öyle bir şey demedim ben.” Ferid İlsever’in “Ya ama yazıyor gazetede. Demedim diyorsun ama yazıyor kardeşim. Düzelt bunu ya. Lütfen. Bana da bir kopyasını gönder tamam mı? Aydınlık’ta dün akşam konuştuğumuz gibi senden aldığım şey üzerine, bunu haber yapıyoruz, senin adına açıklama yapıyoruz.” dediği, G. Çapan’ın “Dün de konuştum, evvelsi gün de konuştuğum şey şu. Kemal Ö., ulusalcı gruplar toplanmıştı Şeyi almak istiyordu. Para vazgeçti Söylediğim şey bu. O yemekte bunlar da vardılar” dediği, F. İlsever’in “Tamam abi.Elbette varız biz ya bunu demiyorum ben ya” dediği, G. Çapan’ın “Ya sizin şeyiniz ne bunu anlamıyorum ben” dediği, F. İlsever’in “Kardeşim ya sen Allah aşkına yapma ya. Cumhuriyet Gastesini bana satın aldırdın Veli Küçük’le beraber gazete kurduruyorsun. Yapma ya. Doğru değil bunlar.” dediği,  G. Çapan’ın “Ya öyle bir şey demedim diyorum sana ya.” dediği, F. İlsever’in “Ya demedim diyorsun ama diyorsun, senin adına çıkıyor gastelerde çık düzeltme yapmıyorsun ya. Düzelme yap kardeşim ya.” dediği, G. Çapan’ın “Yav demedim” dediği, F. İlsever’in “Abi bi dakka olmaz böyle” dediği, G. Çapan’ın “Yav demedim diyorum billahi demedim diyorum niye şey yapıyorsun.” dediği, F. İlsever’in “Yemin etme düzeltme yap. Gazetelere gönder düzeltme yap. Bu bizi, bak bişey söyliyeyim mi Hilal Küçük’le benim aramı açıyorsun, biiz zor durumda bırakıyorsun. Bak Gürbüz, bunlar bak bir merkez, kontrgerilla merkezi bize bunu psikolojik savaş diye yapıyor. Bu yalanı çıkartıyor ve sen de buna alet oluyorsun. Düzelt bunu.” dediği, G. Çapan’ın “Tamam düzeltiyorum.” dediği, F. İlsever’in “Rica ediyorum ya. O kopyasını, şeyin bir kopyasını bana da gönder olur mu? Lütfen yapacağın açıklamayı.” dediği, G. Çapan’ın “Tamam size de gönderiyorum.” dediği, F. İlsever’in “Şimdi ben Aydınlıktaki şeyi, yani senin tekrar bilgin olsun diye, yaptığımız açıklamayı gönderdim. O bugün sana geldi. O açıklamayı aynen aydınlıkta Gürbüz Çapan’ın açıklamasını yayımlıyorum” dediği, G. Çapan’ın “Tamam tamam.” dediği, F. İlsever’in “Teşekkür ederim sağol” dediği,

Tape No:7978, 21.03.2008 tarihinde FUAT /X BAYAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Fuat’ın  “Geçmiş oysun ne oldu” dediği,  G.Çapan’ın “Telefonumu açtım MESAJ GELMİŞ BANA SİSİDEN ... G…VEREN” dediği, F “Kimden gelmiş” dediği, G.Çapan’ın “Sisi’ den senin adamından ulan ne i.. bir şeysin Fuat ya” dediği,  F “Ne diyor” dediği, G.Çapan’ın “Ne biliyim ben ne diyor aç mesajı görürsün ananım a… adi herif ya yav yukarıda konuşmuyor ben şey yapmadım diyor ki onun Türksel bilmem ne falan avea onlarla hatta kapsama alanı dışında olduğu için ben arayamıyor diyor ya diyor bir şey yapalım rezil bir şey ulan bu” dediği, F “Hı eyi tamam” dediği, G.Çapan’ın “Hadi” dediği , F “Hadi” dediği,  G.Çapan’ın “Reziye salam söyle” dediği,  F “Hadi aleykümselam ...” dediği,  G.Çapan’ın “İlhan abiyi götürdüler haberin var değil mi” dediği,  F “Var var ya ne oluyor bu şey” dediği,  G.Çapan’ın “Ya ne bileyim ya manyak amına koyduğum, F “Uydur kaydır işler ya neyse bir yarın olsun bakalım tamam” dediği,  G.Çapan’ın “Hadi görüşürüz” dediği, 

Tape No:8005, 21.03.2008 tarihinde A.T ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A.T “İyidir başkanım İlhan Selçuğun göz altına alındığı doğrumu başkanım” dediği,  G. Çapan’ın “Tabi doğru” dediği,  A.T “Allah Allah” dediği, G. Çapan’ın “Sen ne biçim gazetecisin demiş terördekiler” dediği, A.T “Yok ben başkanım şeyi beraber şeyle beraber İşçi Partisini anlıyacam da İlhan Selçuğu anlamakta zorlanıyorum ya” dediği, G. Çapan’ın “...” dediği,  A.T “Niye” dediği, G. Çapan’ın “İç savaşta şey mi var aranıyor” dediği, A.T “Ben ne bileyim başkanım” dediği, G. Çapan’ın “Ya ben bir savaş başlatmış oluyorum ...” dediği, A.T “Kesinlikle gördüm aynen öyle başkanım bakalım ne olucak ama bence bu işin sonu AKP çok sizin bugün yazdığınız gibi kapatılacak yani gördüğüm olay o bu saatten sonra geri dönmesi mümkün değil” dediği, G. Çapan’ın “Artık kimse geri dönmez” dediği, 

Tape No:8007, 22.03.2008 tarihinde ORHAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; ORHAN’ın “Sayın başkanım ne yapıyorsun” dediği, G. Çapan’ın “İyidir valla ne olsun” dediği, O “Toplantıda mısın yoksa” dediği, G. Çapan’ın “Yok ya arabadayım ya ne haber” dediği, O “Bu İlhan abi ile durum nasıl son durum” dediği, G. Çapan’ın “İçerde adam nasıl olsun” dediği, O “Yani şeye kadar salıya kadar çıkarmıyacaklar” dediği, G. Çapan’ın “Çıkarmaya çalışıyoruz bırakmıyorla şimdi bi şey olsa duyarsın da televizyondan neyi soruyorsun sorduğunu sor yani aklındakini sor” dediği,  O “Hayır  yani yapacak bi şey var mı eylem meylem bi şey” dediği, G. Çapan’ın “Yav gideceksiniz gaztenin önünde duracaksınız” dediği,  O “Tamam” dediği, G. Çapan’ın “Bugün yarın herkez orda duruyor” dediği,  O “Ya ordaydım dünde” dediği, G. Çapan’ın “Tamam sizde durun ne var” dediği, O “Bi kalaballık bir şekilde diyorum şey yapalım mı” dediği, G. Çapan’ın “Devam edin devam edin” dediği,  

Tape No:7979, 22.03.2008 tarihinde ZEKİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; ZEKİ’nin “Efendim abi” dediği, G. Çapan’ın “Zeki Ne  yapıyorsun Nerdesin” dediği,  Z “İstasyondayım abi” dediği,  G. Çapan’ın “Şimdi ilhan abiyi mahkemeye çıkacaklar galiba” dediği, Z “Hıı” dediği, G. Çapan’ın “Şeyden toplanın bir sürü adam şeye gidin mahkemelerine gidin” dediği,  Z “Şeye Bakırköye mi çıkacaklar” dediği,  G. Çapan’ın “Yok yok şeye çıkarıyorlar ya DGM ye” dediği,  Z
“DGM yemi çıkarıyorlar” dediği,  G. Çapan’ın “Beşiktaş’a tabi canım e çete ya” dediği,  Z “Tamam tamam abi” dediği, G.Çapan’ın “Yani muhittine falan filan ikisine haber verin” dediği,  Z “Tamam abi tamam ben şimdi şey yaparım” dediği, G.Çapan’ın “Yani o bizim gençleri mençleri de  şey yapın haberdar edin herkes gitsin yani” dediği , Z “Tamam” dediği, 

Tape No:7980, 22.03.2008 tarihinde GÜNER ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G “Alo” dediği,  G. Çapan’ın “Hocam buyur hocam beni aramışın”  dediği,  G “Abi merhaba nasılsın abim?” dediği,  G.Çapan’ın “İyidir valla ne olsun naber” dediği,  G “Abi saol vallahi ıı şey haberleri okuyordum gazeteden de dedim bi söyleyim sana gözün aydın” dediği,  G. Çapan’ın “Bizim şeyi ...... abiyle .. şeyi söylüyorsun” dediği,  G “yok abi ya şu şeyi bıraktılar ya” dediği,  G. Çapan’ın “Ha İlhan abiyi diyosun anladım ha” dediği,  G “He he o dedim bakıyım senin moralin nasıl” dediği,  G. Çapan’ın “İyidir iyidir” dediği, G “İyidir demi” dediği,  G. Çapan’nı “İyidir bi şey olmaz ya işte savaş açtılar güya akıllarınca bu onların g…. girer ben sana söyleyim yani” dediği,  G “Kılıçlar çekildi yani” dediği,  G. Çapan’ın “Ne gülücem yani çekilmeden fazla bi şey bu böyle şaka olur mu?” dediği,  G “Vala çok ciddi bir şakadır” dediği,  G. Çapan’ın “Hıı bu Abdullah .... şey yaptı” dediği,  G “He “ dediği,  G. Çapan’ın “Oda bi cephe açtı şimdi bu gün” dediği,  G “Öyle mi?” dediği,  G. Çapan’ın “Hı hı televizyonda bir saat konuşma yaptı herif” dediği, G “Ha valla onu izlemedim” dediği,  G. Çapan’ “Siyaseti geren hiç kimseye dedi yar olmamıştır bu işler” dediği,  G “Evet doğru abi doğru” dediği,  G. Çapan’ın “Gerersin dedi sonra döner k….. girer” dediği, G “Tabi ya herkesin bi yerde durması lazım” dediği, G. Çapan’ın “Şimdi dedi bize vazife çıkıyo dedi falan görüşcez dedi üç ay sonra bende şey yapıyorum dedi” dediği,  G “İnşallah durulur ya” dediği, G. Çapan’ın “İnşallah” dediği, G “Türkiyenin menfaati durulmaktadır abi” dediği,  G. Çapan’ın “Ya kimsenin bi şey dediği yok bunlara ki canları ne istiyosa onu yapıyolar Güner” dediği,  G “Evet” dediği,

Tape No:8056, 22.03.2008 tarihinde Ahmet ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Ahmet’in “Ne haber lan adi Ergenekon Çukurova Çetesi” “İlhan abi mahkemeye çıkmış niye gidip orda durmuyon o herif senin için nerelere geldi” dediği, G. Çapan’ın “Hastayım gittim şeye yanına gittim ya” dediği, Ahmet’in “Uzun var ya Drej Ali” “Geçen o içerden çıkınca beni aradı dedim ulan bi de şimdi o çete bitti bi de devleti mi yıkıyon dedim” “4 ü de 46 lık raporlu dedi” “Şeye bu Küçüğe müçüğe” dediği, G. Çapan’ın “He iyi o zaten çatlak o pezevenk la” dediği, Ahmet’in “ADAM MİLİS KUVVETLER KURACAZ DİYOMUŞ  ...” dediği, G. Çapan’ın “MİLLİ GÜÇLER KURA OLUŞTURACAZ DİYO” dediği, Ahmet’in “İlhan abininki de yarım saate kadar belli oluyomuş” dediği, G. Çapan’ın “Bişey olmaz bırakırlar İlhan abiyi ya” “Adam manyakca bişey yaptı herifler ya” “Şey hükümet” dediği, Ahmet’ in “Tayyip” dediği, G. Çapan’ın “Yav İlhan abiyi almakla ayağına ... durduğu yerde” dediği, Ahmet’in “Bu da orduya restti bak en kıralınızı sevdiğiniz adamı dahi içeri alıyoh diye” dediği, G. Çapan’ın “Tutsun almak mesele değil ki tutmak önemli” dediği, Ahmet’in “He şimdi al bi de götün yiyosa tutukla de mi sen ne yapıyon be” dediği,

Tape No:8072, 24.03.2008 tarihinde ERGÜN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. Çapan’ın “Efendim” dediği, ERGÜN’ ün “Alo” dediği, G. Çapan’ın “Efendim” dediği,  E “Başkanım merhaba” dediği,  G. Çapan’ın “Merhaba” dediği,  E “Ben Ergün” dediği, G. Çapan’ın “Ergün” dediği, E “Evet evet Meryem Köyünden Ergün” dediği, G. Çapan’ın “Ha merhaba canım naber” dediği, E “Merhaba nasılsın iyi misin” dediği,  G. Çapan’ın “İyidir CANIM” dediği,  E “Az önce yukarıya çıktım bir şey duydum da dedim bi arayım ya öyle bir şey” dediği, G. Çapan’ın “Ne duydun” dediği, E “Dedikodumu çıkarıyorlar ne yapıyorlar” dediği, G. Çapan’ın “Ne duydun ya” dediği, E “Başkanı da almışlar felan ... dedim öyle bir şey” dediği,  G. Çapan’ın “Ya almazlarsa a….. koyuyum onların ya boş ver .. Allah Allah ne olacak ya” dediği,  E “Yo arayım dedim Başkanım” dediği,  G. Çapan “Hı ne olacak İlhan Selçuk u almışlar ne var bizi de alsınlar ne olacak ondan ya” dediği, E “Tamam başkanım” dediği, G. Çapan’ın “Tamam hadi şey yapmayın ya” dediği,  E “Sağol sağol” dediği, G. Çapan’IN “Hadi” dediği,  

Tape No:7982, 30.03.2008 tarihinde T.S. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. Çapan’ın “Efendim” dediği,  T.S. “Gürbüz abi nasılsın” dediği,  G. Çapan’ın “İyidir efendim” dediği,  T.S “Tahir ben Tahir Tahir Sert” dediği,  G. Çapan’ın “He merhaba Tahir naber ya” dediği,  T.S “İyi babacım sen nasılsın” dediği,  G. Çapan’ın “İyidir gülüm ne olsun” dediği,  T.S “Nasıl gidiyor” dediği,  G. Çapan’ın “İyidir ya ne olsun lagara lugara konuşuyoruz monuşuyoruz bi şey yok” dediği,  T.S “Sağlığın iyi” dediği,  G. Çapan’ın “İyiyim sağolasın” dediği,  T.S “Allah iyilik versin var mı siyaset abi dönüyorsun” dediği,  G. Çapan’ın “Ya aday olucam Tahir” dediği,  T.S “Hayırlı olsun hayırlı olsun” dediği,  G. Çapan’ın “Sağolasın” dediği,  T.S “Gürbüz abi” dediği,  G. Çapan’ın “He canım” dediği,  T.S “Ya ben bu Pertevniyal Lisesinde Vakıf başkanlığını yürütüyorum” dediği,  G. Çapan’ın “Ne sitesinde” dediği, T.S “Vakıf Pertevniyal lisesi” dediği,  G. Çapan’ın “He Pertevniyal lisesi evet he” dediği,  T.S “He he şimdi bizim e çok değerli bir yazı müdürümüz var okuldan mezun onunla ilgili herhalde yanlış bilgi aktarmışlar Yalçın abide haber yapmış onu işte bu Fethullah Gülen in okullarıyla mokullarıyla öğrencileri dersaneleri ile ilgili şimdi ne yapayım Yalçın abiyi arıyayım mı bu konuda tekzip yapmak istiyorum” dediği,  G. Çapan’ın “Pertevniyal lisesi müdürümü” dediği,  T.S “He” dediği,  G. Çapan’ın “Şimdi Mustafa Göller var şeyde Milli eğitim Müdür yardımcısı” dediği,  T.S “Evet” dediği,  G. Çapan’ın“Ona gitsin mevzuyu bi anlatsınlar sonra ben bakayım müdahale ederim” dediği,  T.S “Şimdi şöyle biz tekzip göndericez de Yalçın abi haber yapmış” dediği,  G. Çapan’ın “Ya gönder gönderirlerse kimse siklemez oraya tekzip mekzip yazmazlar” dediği,  T.S “Ama aynı zamanda şeyde  Kabataş lisesini de aynı haber içerinde yapmışlar Kabataş lisesi tekzip göndermiş yapmışlar tekzip i Pertevniyal göndermedi demişler” dediği,  G. Çapan’ın “O zaman göndersin tekzip i o zaman tekzipi  göndersin bana ne kim ula Pertevniyal lisesi müdürü” dediği,  T.S “Ya bizim bi arkadaşımız” dediği,  G. Çapan’ın “Niye öyle yapıyon” dediği,  T.S “Yanlış bir adam değil canım” dediği,  G. Çapan’ın “He? Hayır adam Fethullahçıymış ya” dediği, T.S “Ya yok öyle bir şey ya” dediği, G. Çapan’ın “Adı Aziz kendisi Fethullahçıymış gözüm” dediği, T.S “Fethullahçıymış değil ya  ne alakası var” dediği,  G. Çapan’ın “Öyle öyle” dediği,  T.S “Namaz  bile kıldığı yok adamın ya” dediği, G. Çapan’ın “He? “ dediği, T.S “Namaz  bile kıldığı yok ya tamam ilahiyat mezunu ama modern bir arkadaş” dediği,  G. Çapan’ın “Neyse adam öyle adam öyle senin haberin yok” dediği,  T.S “Yok canım ben tanıyorum ya ne yapalım Yalçın abiyi arasam bi sakıncası şeyi olur mu” dediği,  G. Çapan’ın “Bilmem bence hiç bulaşma” dediği,  T.S “Vakıf başkanıyım ben ama Tekzip göndermem lazım ya” dediği, G. Çapan’ın “Ya o zaman yaz gönder deki bende şahitim ...” dediği,  T.S “He he evet Yalçın abinin telefonun alabilirmiyim sakıncası var mı” dediği, G. Çapan’ın “Bende yok” dediği, T “Nezaketende  telefonla bir arayım” dediği,  G. Çapan’ın “Bende yok telefonu” dediği,  T.S “Öyle mi” dediği,  G. Çapan’ın “Öyle” dediği, T.S “He vermiyorsun yani” dediği, G. Çapan’ın “Ya sordum adama  adam şimdi  Fethullahçıymış yani olur mu öyle şey ya cenk başladı savaş başladı” dediği, T.S “He” dediği,  G. Çapan’ın “Savaş başladı şey Tahir şaka maka bitti” dediği, T “Tamam  tamam abi” dediği,  G. Çapan’ın “Ya adam İlhan Selçuk vuruyorlar da  hesap et da” dediği ,  T.S “Doğru doğru” dediği ,  G. Çapan’ın “Hadi hadi görüşürüz  hadi” dediği,  T.S “Oldu abi görüşürüz” dediği, 

Tape No:8013, 01.04.2008 tarihinde Kemal Alemdaroğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. Çapan’ın “Yani şey yapmayın sinirlerinizi bozuk gördüm şey yapmayın yani önemli değil ne yapalım” dediği,  K.Alemdaroğlu’nun “Tabi tabi haklısın” dediği, G. Çapan’ın “Biz biz bu ülke Cumhuriyetin bedelini ödemedi daha” dediği,  K.Alemdaroğlu’nun “Bu ülke bizim ülke” dediği,  G. Çapan’ın “Evet” dediği,  K.Alemdaroğlu’nun “....” dediği,  G. Çapan’ın “Cumhuriyetin bedelini ödemedik bize miras kaldı bu miras kaldığı içinde hovardalık yapıyoruz” dediği,  K.Alemdaroğlu’nun “Doğru söylüyorsun” dediği, 

Tape No:7984, 06.04.2008 tarihinde X BAYAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X BAYAN’ın  “Alo” dediği,  G. Çapan’ın “Hocam ne oluyor üniversitede” dediği,  X “Vallahi şimdi çıktım geldim biraz baktım ne olduğuna iki siyasi grup arasında” dediği,  G. Çapan’ın “Kim hangi siyasi gruplar” dediği,  X “Çatışma çıkmış dediler, söylemediler ama yurtta MHP liler çok” dediği, G. Çapan’ın “Hı” dediği, X “Yani MHP lilerle CHP yani solcu muhtemelen, fakat şeydi çok kötüydü ben ordayken kendi gençliğimi hatırlayarak biraz baktım ettim şimdi güvenliği aradım güvenlikte dedi ki Polis geldi yurtta işte sükunet sağlandı ellerinde sopalar mopalar o bildiğimiz manzaralar yani 80 den önceki manzaralar andıran bir durum var şimdi bende tekrar biraz yatıştıktan sonra bir daha arıyacam ama kontrol altına alındı diyorlar işte kontrol altına” dediği, G. Çapan’ın “Anladım kimle kim çatışmış onu bi ben bilmek istiyorum olur mu” dediği, X “Olur ben hemen hemen öğrenecem” dediği,  G. Çapan’ın “Tamam” dediği, X “Tamam” dediği, G. Çapan’ın “Tamam hocam” dediği, X “Haydi görüşürüz iyi akşamlar” dediği,

Tape No:7985, 06.04.2008 tarihinde X BAYAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X BAYAN’ın “İyi akşamlar aradım kapalıydı telefonunuz da haber almışsınızdır belki şeymiş bu Kürtlerle MHP lilermiş” dediği,  G. Çapan’ın “Hı evet duydum duydum” dediği, X “Hı öyleymiş yani bende aradım çok aradım da kapalıydı telefon” dediği,  G. Çapan’ın “Napıyon nasılsın iyi misin şimdi” dediği, X “Vallahi iyiyim iyiyim sizde iyisiniz yani iyiyim derken şimdi onu diyorum ne kadar etkiliyor bu Türkiye nin ... kişisel olarak iyiyim de karışık tatsız tuzsuz ortalık yani bilmiyorum böyle o biraz can sıkıcı” dediği,  G. Çapan’ın “Boş ver keyfine bak ya sen iyi olmaya bak ...” dediği,

Tape No:8016, 08.04.2008 tarihinde Ü. Ü.ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Ü.Ü.’nin “Alo” dediği, G. Çapan’ın “Efendim Ümit” dediği,  Ü.Ü “He Başkan merhaba” dediği, G. Çapan’ın “Merhaba” dediği, Ü.Ü “Yav şeydeyiz ADDnde toplantıdayız da bu 12 Nisan mitingi ile ilgili cuma akşamı burdan 20 otobüs gidecek bu ses arabası var ya Zekide miydi üç gün bir anons ettirelim diyoruz ya” dediği, G. Çapan’ın “Ettirirsin Ümit” dediği, Ü.Ü “Sen yarın Zekiye söylermisin ben burdan bir arkadaş yönlendireyim” dediği, G. Çapan’ın “Komuta sende komuta sendedir” dediği, Ü.Ü “Tamam tamam” dediği,  G. Çapan’ın “Ümit i…… etme ... şaka maka bitti” dediği, Ü.Ü “Tamam Başkan” dediği, G. Çapan’ın “Tamam” dediği, Ü.Ü “Oldu peki oldu görüşürüz” dediği,  

Tape No:7986, 09.04.2008 tarihinde APO ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. Çapan’ın “Efendim Apo” dediği,  APO “Sayın Başkanım hürmet ederim nasılsın iyi misin” dediği,  G. Çapan’ın “Et yavrum et et çocuğum” dediği,  A “Ettim gitti. Bu Şener Eruygur senin gazetenin yönetiminde mi” dediği, G. Çapan’ın “Kim” dediği, A “Şener UYGUR, ADD Genel Başkanı” dediği, G. Çapan’ın “Şener Eruygur mu” dediği,  A “Hı hı Eruygur işte neyse” dediği, G. Çapan’ın “Hayır yok” dediği, A “Ha” dediği, G. Çapan’ın “Yok hayır” dediği, A “Kesin demi yok” dediği, G. Çapan’ın “Yok abi ne alakası var şeyde o Vakfın Danışma Kurulu Üyesi” dediği, A “Ha tamam” dediği,  G. Çapan’ın “Bu emekli paşaların alayı 150 kişi falan var herhalde İlhan abi bir şey tutturmuş” dediği, A “Hı hı anladım yani bende öyle olduğunu tahmin ediyorum da bir arkadaşla iddialaştık” dediği, G. Çapan’ın “Şey çocukları teğmen yaparsın ya” dediği, A “İlhan abiyi ne zaman ameliyat ...” dediği,  G. Çapan’ın “İlhan abi ... biraz sorunları var ya” dediği, A “Ha zor diyorsun ha ameliyat oldu abi hadi öptüm” dediği, 

Tape No:7992, 14.04.2008 tarihinde DİNÇER ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; DİNÇER’in “Alo” dediği, G. Çapan’ın “Ha canım ne dedi biraz önce ...” dediği,  D “Akşamleyin ya onu söyleyecem de akşamki yemekte moralin düzülmüş” dediği, G. Çapan’ın “Ya” dediği, D “Ya diğerleri biraz sohbet etti ... ben şeyi dedim o dediler ki şeyleri dolduracam diye” dediği, G. Çapan’ın “Hı” dediği, D “Yani böyle onların dengelik başımın üstünde ama öyle onu başkasına tepki diye onu yaparsan o diğer imaj hepten daha kötüsü ya da bana sızdığın” dediği, G. Çapan’ın “Hangisi” dediği, D“E Kürtleri dolduracam dedin ya vali ....” dediği, G. Çapan’ın “Yok canım yok yok olur mu öyle şey” dediği,  D “Öyle bi şeye ....” dediği, G. Çapan’ın “O dengeyi bozarsak onlar bizi yerler ula Dinçer” dediği, D “Ha onu dedim ...” dediği, G. Çapan’ın “Dinçer akıllı ol Dinçer bu ülkenin biz sahibiyiz yani öbürleri de bizim evlatlarımızdır” dediği, D “Ne biliyim yani muhakkak ona ...” dediği, G. Çapan’ın “O dengeyi bozdum mu işte CHP gibi oluyo ... CHP nin dengesi bozuluyo” dediği,  D “Anladım” dediği, G. Çapan’ın “Oldu mu şimdi” dediği,  D “Ha ben onu dedim ki valla o gün öyle dedin de ....” dediği,  G. Çapan’ın “Yok üçte bir yapacaz Dinçer onu onu söyleme biyerde de üçte bir ... .... üçte bir Kürt olacak üçte bir Alevi olacak” dediği,  

Tape No:7990, 12.06.2008 tarihinde X BAYAN / RIZA  ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; RIZA’nın “Alo” dediği, G. Çapan’ın “Efendim Rıza abi” dediği, R “Gürbüz bey merhaba” dediği, G. Çapan’ın “Merhaba” dediği, R “Müsayitmisiniz  önce onu bi sorayım” dediği, G. Çapan’ın “Buyurun buyurun dinliyorum sizi” dediği, R “Ha şimdi Gürbüz bey Mustafa Dolu yla konuştum biraz önce” dediği, G. Çapan’ın “He” dediği,  R “Şimdi bu ayın 18 de ulusal kanalla dayanışma yemeğine geleceğinizi söylemişsiniz ama şimdi orada sizin gibi önemli kişilere bilet vermek para almak olmaz size ben bir adres vereyim biraz bilet göndereyim” dediği, G. Çapan’ın “Ee” dediği, R “Ondan şey bileti bıraktıralım bir adres verin bize” dediği, G. Çapan’ın “Hı” dediği, R “Bir on tane bilet gönderiyoruz size” dediği, G. Çapan’ın “Yav gelecem 10 bilet parası da veririm alır bağış yazarsınız yani ben niye bilet alayım Rıza abi” dediği,  R “Yav bırakalım bileti belki birilerine de verirsin şey” dediği, G. Çapan’ın “E niye birine yani götürdüğüm adam yemeği beğenmiyor ondan sonra laf ediyro az yedi öbürü diyor yok diye beni niye götürmedi filan yani bende kendime göre birşeyim var yani ...” dediği,  R “Peki Gürbüzcüğüm peki canım canın sağ olsun canın sağolsun” dediği,  G. Çapan’ın “11 kaç paradır abi” dediği,  R “10 bilet iki buçuk milyar” dediği, G. ÇAPAn’ın “He iki buçuk milyar kaçını lokantaya vereceksin geri kalanını vereyim bir iki milyar vereyim ... ne istiyorsunuz anlamıyorum ki” dediği,  R “Ya kardeşim diyoruzki  biz sana 10 bilet gönderelim” dediği, G. Çapan’ın “Hı” , R “Efendime söyleyeyim bunu bu biletin paralarını da alalım gelelim sen bileti ne yaparsan yap anlatabildim mi” dediği, G. Çapan’ın  “Ya iki buçuk milyar para ver desene sen ona 10 bilet göndereyim diye şey yapıyorsun zorluyorsun kendini” dediği, R “Yav şimdi şimdi bak iki buçuk ver de diyemem çünkü bu biletleri biz taneyle alıyoruz taneyle de insanlara veriyoruz şeyde paraya da bizim elimiz değmiyor biz o tarafa gönderiyoruz” dediği, G. Çapan’ın “Tamam tamam anladım anladım anladım anladım” dediği, R “Durum böyle” dediği, G. Çapan’ın “Anladım yani beni kendi .. uydurmayın olur mu ben kendi kendime birşey yaparım yani ..” dediği, R “Ya canın sağ olsun istersen hiç alma ya” dediği, G. Çapan’ın “Seninde canın sağ olsun” dediği, R “Yani kendi ...” dediği, G. Çapan’ın “Ya önemli değil abi bende ben de kendi durumumu anlatmaya çalışıyorum sende diyorsun böyle yapacaksın diyosun yav” dediği, R “Yav öyle .. ya nazımız geçtiğini düşündüğümüz için” dediği, G. Çapan’ın “Anladım da benim durumum bu ben sabahleyin Mustafa’ya da söyledim dedim ki yav gelir orda böyle parada bağışlarım şey yapar alır götürür ...” dediği, R “Canın sağ olsun Gürbüz bey canın sağolsun” dediği, G. Çapan’ın “Ben bunun niye yapıldığını biliyorum biz şey miyiz mahallenin toyu mu ... acemisi miyiz yav” dediği, R “Peki kardeşim peki sen herşeyi biliyorsun hadi hoşça kal” dediği, G. Çapan’ın “Haydi güle güle” dediği,  

Tape No:7993, 14.06.2008 tarihinde B.Ş. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. Çapan’ın “Tabi sen yök üyeliğini kabul ederken yani bunu düşünmedin de mi” dediği,  B.Ş “Ya yök üyeliğini kabul ederken ben oraya neye hangi mücadeleye gittiğimi bilerek gittim ben ...” dediği,  G. Çapan’ın “Ne yaptın neyi başardın” dediği, B.Ş “Baya bi başardım başka bi gün anlatırım ben sana” dediği, G. Çapan’ın “Neyi başardın” dediği, B.Ş “Ben bi keç tane rektörün başını kellesini kurtardım” dediği, G. Çapan’ın “Yani Ulusalcı Ulusalcı Solcu mu oldunuz yani ne oldunuz mesela” dediği, B.Ş “Türkan Saylanla Türkan Saylanla Aysel Çelikelle benim orda yaptığım mücadeleyi daha sonra İlhan Tekeliyle birlikte yaptığım mücadeleyi ben hesabını veririm yani veremem diye bişey yok çünki yökten benim sağladığım herhangi bir kazanç falan yok ben yöke gittiğim zaman orda” dediği, G. Çapan’ın “Şimdi biz biz hocam Burhan bey biz aynı mahallenin mallarıyız şimdi ben hep hesap veririm ama siz hesap vermeniz ....” dediği,  B.Ş “Veriyim veriyim” dediği, G. Çapan’ın “Tabi vereceksin tabi” dediği, G. Çapan’ın “Yani akıl yoldaşlığı falan kendime göre yakın gördüğüm için şeyaptım ama hiç yakın olmadığınızı sonra fark ettim” dediği, 

Tape No:7995, 18.06.2008 tarihinde E.A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. Çapan’ın “He ya olur o zaman biz buram buram şey yapalım ...” dediği, E.A “He ne zaman şeyiniz olursa böyle çeteyi bir toplayalım ya ne oluyor ne bitiyor” dediği, G. Çapan’ın “Tamam vallahi iyi olur iyi olur” dediği,  E.A “Nasılsın iyisin” dediği, G. Çapan’ın “İyidir iyidir ne olsun işte sağ selamet ...” dediği, E.A “Ben ... yani senin fikirlerin bana her zaman şey gelmiş yani böyle projeci ondan sonra ufku açık şey akılda verirsin bize belki ne bileyim” dediği,  E.A “... Tabi tabi tabi” dediği, G. Çapan’ın “Peki ben o zaman Burhan abiyi de şey yapayımda onlar şey yapsınlar öyle bi öyle bişey yapalım” dediği,  E.A “İnşallah inşallah” dediği,  

Tape No:7996, 18.06.2008 tarihinde AYŞE ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  AYŞE’nin “Ben sana başka bi şey sorucam. Ne olcak sence Türkiye de işler?” dediği,  G. Çapan’ın “Ya sen boşverde bu Abdullahla şey varya Abdulatifle benim arayı bulsana” dediği, A “A ben çok iyi tanıyarum onu görüşmek mi istiyosun?” dediği, G. Çapan’ın “Ya sen konuş yapalım beraber bi yeni parti yapalım boşver” dediği, A “Parti işini sen konuşursun ben partiden anlamam da ben sizi yemeğe” dediği, G. Çapan’ın “Yav sen adamla beni buluştur” dediği,  A “İşte on diyorum yemeğe gideriz beraber sizi yemeğe götürürüm” dediği,  G. Çapan’ın “Şimdi H. Ç., C. D.ı falan filanı katan” dediği, A “Tamam” dediği,  G. Çapan’ın “Yani bu solun noktaları var ya” dediği,  A “Hı hı” dediği,  G. Çapan’ın “Onları da içine alan merkez parti yapalım” dediği,  A “Ben şöyle yapayım bunları sen Abdullatifle konuş ben size yemek yedireyim” dediği, G. Çapan’ın “E işte olur ayarla onu ayarla, onu ayarla” dediği, A “Tamam tamam” dediği,  G. Çapan’ın “Şimdi şimdi .... ihtiyacımız var” dediği, A “Tamam tamam onu yapabilirim çünkü aram çok iyi onunla benim” dediği, G. Çapan’ın “Ya şimdi iyi sonra iyi olmayacak yani her zaman ki gibi” dediği, A “Her zaman ki ben hep mazlum tabiyim biliyorsun” dediği, G. Çapan’ın “Ya bu öyle değil ya” dediği,  A “Nasıl biliyorsun başkan çok beğendim” dediği, G.Ç “onun bi.........” dediği, A “Çok beğendim bu lafını sonra nasılsa iyi olmayacak” dediği, G. Çapan’ın “Ha öyle tabi ne yani zannediyosun” dediği, A “Doğru söylüyosun dünyada en çok bu lafını sevdim” dediği, G. Çapan’ın “Şimdi şimdi onun sana herkese ihtiyacı var” dediği, A “Hı hı” dediği, G. Çapan’ın “SONRADA ONUN BİZE BİZİM ONA İHTİYACIMIZ OLACAK AMA YANİ ŞİMDİ SIRAYLA BİNİCEZ BİRİBİRİMİZE YANİ YAPACAK BİŞEY YOK YANİ” dediği, A “Tamam adam iktidar olduktan sonra zaten benle arası kötü olucak” dediği, G. Çapan’ın “Ya tabi ki yani” dediği,  A “Senin keyfin nasıl?Çok beğendim bu fikri” dediği, G. Çapan’ın “İyidir ya ne olsun işte uğraşıyoruz yapacak bi şey yok” dediği, A “bana benim kendi şahsi fikrimi sorarsan gerçi bu sıra çok uzağım hani belki doğru bi tespit değildir ama bence parti de M. G. ve C. Ç. grubu var ya onlara karşı olan baya kalabalık bi grubu tutabilir elinde Abdullatif tutabiliyo yani ya sen benden daha iyi biliyosundur bu benim” dediği, G. Çapan’ın “Sen o kısımı boşver şimdi adama adama deki bi temas edelim adamla” dediği,  A “Tamam okey” dediği, G. Çapan’ın “Yani Türkiye kartlarını yeni karıyo, yeni bi oyun kurucaz BU MAHALLENİN ŞEY OYUNCULARI DEĞİŞMİYO” dediği, A “Hı bende öyle diye düşünüyorum” dediği, G. Çapan’ın “Dolayısıyla değişime ordan başlamak gerekiyo” dediği,  A “Hı hı” dediği,  G. Çapan’ın “E ordan basar gideriz bizde bakarız yani tamam” dediği,  A “Tamam tamam tamam başkanım” dediği,

Tape No:8036, 19.06.2008 tarihinde Ü.Ü. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;…..Ü.Ü.’in “Bu şey vardı DENKTAŞ’ın bi toplantısı vardı ulusal kanalla ilgili oraya götürecektim seni” dediği, G. Çapan’ın “Hı” dediği, Ü.Ü “ORDA İŞTE PAŞALAR VARDI BİR İKİ O ONUN İÇİN ARADIM DA ŞEY YAPAMADIM TELEFONU DENK GETİREMEDİM DÜN GECEYDİ” dediği,  G. Çapan’ın “Mesaj çeksene o zaman öyle durumlarda ya” dediği,  Ü.Ü “Tamam tamam şimdi yarın ben Ankaraya gidiyorum ADD nin Genel Merkez Genel Kurulu var Şener Paşayla Fenerbahçe Ordu Evinde konuştuk işte ben yönetime alacak herhalde beni” dediği, G. Çapan’ın “Hı” dediği,  Ü.Ü “E bu Malatya Rektörü filan var işte İstanbuldan herhalde büyük ihtimalle ben girecem onların arasına” dediği,  G. Çapan’ın “E gir iyi olur ya” dediği,  Ü.Ü “Evet o işte yarın sabah oraya gidiyorum” dediği, G. Çapan’ın “Peki başka bir ses çıkarırsın orda ya” dediği,

Tape No:8039, 20.06.2008 tarihinde P.L. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. Çapan’ın “Efendim” dediği,  P.L.’nin “Alo başkanım iyi günler” dediği, G. Çapan’ın “İyi günler” dediği, P.L “Ben Paşa Lale” dediği, G. Çapan’ın “Ha merhaba Paşam  ne haber” dediği, P.L “Şey başkanım sabah... çocuklar sana geldi” dediği, G. Çapan’ın “Hıhı” dediği, P.L “Olayıda biliyosun  benim başıma bu iş geldi bana büyük çorap ördüler büyük oyun oynadılar” dediği, G. Çapan’ın “Hıı Yusuf geliy Yusuf bana gelecek konuşacam sana dönerim ben sonra” dediği,  P.L “He şimdi tamam da benim hakimimde sensin savcımda sensin senden bazı şeyler almak istiyorum” dediği, G. Çapan’ın “Anladım anladım anladım abi ben konuşaacam telefonda görüşme bunları konuşuruz sonra” dediği,  P.L “Oldu” dediği, G. Çapan’ın “Tamam hadi öpüyorum seni” dediği,  P.L “Oldu” dediği,

Tape No:8041, 21.06.2008 tarihinde Y.Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;….G. Çapan’ın “Biz o kadar ucuzmuyuz ya şey Yusuf” dediği, Y.Ö. “Ya kimki afedersin o” dediği, G. Çapan’ın “Ha ben şimdi ha bilmem arıza var arızalı durum giderelim falan diye şey yapıyorum” dediği, Y.Ö. “Yok yok” dediği, G. Çapan’ın “Bende ona bir sefer mıhlıyım görsün bakıyım şimdi” dediği, Y.Ö.“Yok yok yok kim ki afedersin o ya” dediği, G. Çapan’ın “Hayret bir şey ya” dediği, Y.Ö. “Tamam .. bi daha konuşuruz tamam” dediği,  G. Çapan’ın “Yarın 9 da” dediği, Y.Ö. “Tamam tamam” dediği, 

Tape No:7999, 23.06.2008 tarihinde RAHİM ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;G. Çapan’ın “Efendim Rahim” dediği,  RAHİM’in “Başkanım iyi akşamlar saygılar” dediği,  G. Çapan’ın “iyi akşamlar canım ne haber” dediği,  R “Teşekkür ederim siz .. ne var ne yok” dediği, G. Çapan’ın “İyidir iyidir ... buyur” dediği, R “Estağfurullah şeye gelecem de bu hafta sonuna kadar şeye bişey soracaktım” dediği, G. Çapan’ın  “Sor” dediği, R “N.Ö. i tanıyor musunuz siz” dediği, G. Çapan’ın “Tabi ki” dediği,  R “Anladım”  dediği,  G. Çapan’ın “Ne oldu” dediği, R “Peki başkanım o zaman ...” dediği, G. Çapan’ın “Benimle ilgili bişey yapmayın adam sahtekar kolpacı i…. biridir” dediği,  R “anladım yok bizim bi hemşerimize bi şey yapmışta bi kolpa yapmışta” dediği,  G. Çapan’ın “Ha kırarız ayağını” dediği,  R “Nasıl” dediği,  G. Çapan’ın “Ayağını kırarız i……” dediği, R “Bi kolpa yapmış beni de bizim hemşeride şey demiş avukatım budur tanıyorum demiş bilmem ne şey keşke haber vermeseydin araya girmeseydi falan demiş te kendisini bi görecem ama biraz sert görecez galiba dur bakalım kolpa yapmış çok” dediği, G. Çapan’ın “Selamımı söyle” dediği, R “Bi gelin de başkanım konuşalım” dediği, G. Çapan’ın “Ya selamımı söyle görüş ya deki büyük abinin selamı ne diyon lan sen de lavuk de  tamam” dediği, R “Tamam başkanım” dediği, 

Tape No:8047, 01.07.2008 tarihinde TANER ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G.Çapan’ın “Efendim” dediği, TANER “Alo” dediği, G. Çapan’ın “Efendim” T “Alo başkanım saygılar ben Taner nasılsınız” dediği, G. Çapan’ın “İyidir T ” dediği, T “Başkanım izliyorsunuz alo” dediği, G. Çapan’ın “Efendim” dediği, T “Başkanım izliyorsunuz demi haberleri dehşet yani” dediği, G. Çapan’ın “Ne haberi var ya” dediği, T “Başkanım Sabih Kanadoğlu nu bile aramaya şey yap kalkışıyorlar” dediği, G. Çapan’ın “He he he onu duydum” dediği, T “Yani vahim çok vahim başkanım yani bir eylem bir şeyler yapmak lazım aslında bu süreç içersinde” dediği, G. Çapan “Şey yapın Taner” dediği, T “Ne yapalım başkanım” dediği, G. Çapan’ın “Saklanmışın ha bir yere çık yukarı gerekiyorsa meydana çıkın eylem yapın hı” dediği, T “Gençlerle şey yapalım bence olabilir başkanım yani” dediği, G. Çapan’ın “Yapın tabi niye yapmıcaksınız yapın” dediği, T “He he Güner le ben bi konuşayım başkanımda” dediği, G. Çapan’ın “Tamam peki hadi” dediği, T  “Tamam saygılar başkanım” dediği, 

Tape No:8049, 01.07.2008 tarihinde DİNÇER ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; DİNÇER’in “Efendim” dediği, G.Çapan’ın “Dinçer neyi eleştiriyorsun yine” dediği, D “Ne edem ya şimdi bi bakıma diyorum Aydınlık a çıkan yok Veli Küçüke iyi ki selam vermemişim ben” dediği, G. Çapan’ın “Ben verdimde ne oldu sanki” dediği, D “Bilmem ona selam verenlerin hepsini alıyorlar” dediği, G. Çapan’ın “He bu benimde şeyim arkadaşlarım bunlar” dediği, D “Oldu öyle bir hal geçmiş olsun ya” dediği, G. Çapan’ın “Anladım” dediği, D “O Ankara temsilcisi” dediği, G. Çapan’ın “He Mustafa Mustafa anladım” dediği, D “Mustafa için diyorum ya” dediği, G.Çapan’ın “Hı hadi hadi öpüyorum hadi görüşürüz” dediği, D “Oldu sağol” dediği,

Tape No:7895, 07.07.2008 tarihinde R.T. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; R.T “Şey e” dediği, G. Çapan’ın “Söyle” dediği,  R.T “Ateşe demişsin ki Ruhsan bana onları faklasın ben onları gaztelerde” dediği, G. Çapan’ın “Yav şunları haber maber yaptıraçaksan şey yapalım bizim tayfayada ben söyleyim ben yani biraz anlattırın adama adam şimdi bir şürü bir şey yapmış kimsenin haberi yok ki ondan” dediği,  R.T “He tabi tabi” dediği,  G. Çapan’ın “Yani biraz kamooyu piyar yaptırın yani ...” dediği,  R.T “Evet yani mesala doğru söylüyorsun katılıyorum şu bakımdan mesela o işi yapan şirketi var şirketle çalışılıyor mesala o şirket kılını kıpırdatmıyor gürbüz başkan” dediği, G. Çapan’ın “Ya anladım ondan vazgeçin” dediği,  R.T “Söyleydiniz gözüm orda” dediği,  

Tape No:7897, 09.07.2008 tarihinde Adil Serdar Saçan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.S. Saçan’ın “Efendim” dediği, G. Çapan’ın “Alo” dediği,  A.S.Saçan’ın “Efendim” dediği, G. Çapan’ın “E Adil bey Ben Gürbüz Çapanım nasılsın” dediği, A.S.Saçan’ın “İyiyim iyiyim Gürbüz başkan sağolun teşekkür ederim” dediği, G. Çapan’ın “Nasıl vaziyet çıktın mı evde misin nerdesin” dediği, A.S.Saçan’ın “Çıktım he yok evde ... çıktım” dediği, G. Çapan’ın “He nasıl vaziyetin” dediği, A.S. Saçan’ın “İyi iyi” dediği, G. Çapan’ın “Yapa bileceğimiz bir şey var mı çetini gönderdim gerçi sana ama” dediği, A.S. Saçan’ın “Yo çok teşekkür ederim sağol” dediği, G. Çapan’ın “Ha peki peki” dediği,  A.S. Saçan’ın “Sağol  çok teşekkür ederim” dediği, G.Çapan’ın “Peki peki canım birde görmek isterim uygun bir zaman şey olursa” dediği, A.S. Saçan’ın “Tamam tamam olur” dediği, G.Çapan’ın “Peki hadi saygılar sunuyorum” dediği, A.S. Saçan’ın “Tamam başkan soğol” dediği,  G. Çapan’ın “Rica ederim  görüşürüz” dediği,  

Tape No:7918, 26.07.2008 tarihinde X SAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;…. G. Çapan’ın “Emeklilik geldi çattı degilmi TAMER” dediği, X “Çoktan geldi çattı be ne rüzgardı be hızlı geçti her şey” dediği, G. Çapan’ın “Rüzgar gibi geçti hayatımız anasını satayım” dediği, X “Vallahi” dediği, G. Çapan’ın “Her gün bi yerden bi tanık fışkırıyor burda bilmem ne yapmışınız diye” dediği………….  X “Sonuçta senin hakkında bi şey açmadılar mı olum OTURMUŞ Veli Küçük’le CUMHURİYET GAZETESİNİN SATIŞI KONUSUNDA PAZARLIK YAPTIN” dediği, G. Çapan’ın “SATIŞ KONUSU DEĞİL OĞLUM BAŞKA Bİ ŞEY ONU Bİ İZNEN ONU ÖRTTÜLER SÖYLEMİYORLAR LAN ONU” dediği, 

Tape No:8077, 15.08.2008 tarihinde METE ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M “Gazeteci çocuk” dediği, G. Çapan’ın “He he bir gazete çıkarmış gazetenin tüm sayfasını biri benim Ergenekon üyesi olduğumu yazıyor” dediği, M “He” dediği, G. Çapan’ın “Bi de benim altımda gine birşey yani benim aleyhime bi başka şey yok ha yani gazetesi böyle Caminin önünde dağıtıyorlar” dediği, M “Vallaha abi” dediği G. Çapan’ın “HE ONUN PARTİDEN ATILMASI LAZIM SİZİN HEPİNİZİ KURŞUNA DİZMEZSEM ADAM DEĞİLİM” dediği,  M “Tamam tamam abi sen merak etme” dediği,  G. Çapan’ın “He hani şey yapın korumaya alıyorsunuz kavat bir de ...” dediği,  M “Yo yok ya hiç alır mıyız ya abi ya” dediği, G. Çapan’ın “Ordulular Mordulular yok ... gitsin o… çocuğu def edin gitsin ağzını burnunu kırın gitsin şu köp……nu ya” dediği,  M “... o kadar abi sen hiç merak etme ya” dediği, G. Çapan’ın “Hayret birşeysiniz ya” dediği,  M “Tamam abi sen merak etme” dediği, G. Çapan’ın “Hadi öpüyorum seni” dediği, M “Tamam” dediği,

Tape No:8078, 18.08.2008 tarihinde Adnan Bulut ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A.Bulut’un “Efendim başkanım alo” dediği, G. Çapan’ın “Naber Adnan ya” dediği,  A.B “İyiyim siz nasılsınız” dediği, G. Çapan’ın “Nerdesin” dediği,  A.B “Valla otobana girdim Bahçeşehire doğru geliyorum” dediği, G. Çapan’ın “Otobana girdin Bahçeşehire doğru geliyorsun şeye gel......” dediği, A.B “Nerde”dediği, G. Çapan’ın “Şimdi Kasıma sorayım sonra sana döneyim” dediği,  A.B “Tamam peki oldu” dediği, G. Çapan’ın “Hadi” dediği,  

Tape No:7931, 26.08.2008 tarihinde Adnan Bulut ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;G. Çapan’ın “Dün ne yaptınız benden sonra ne konuştunuz ne ettiniz ne karar verdiniz” dediği, A. Bulut’un “İşte Kerimcan bakacak edecek ne yapabiliriz diye” dediği, G. Çapan’ın “Ha dediği şey olabilir bir şeydir yani biz kentte yaşam diye bir şey yapılabilir aslında yani o, günün 24 saati yani her saaatini neresi şehrin canlıysa o tarafa çekip yani Ankara hoş bir şey olabilir yani”  “Ama biz işte fizibilite çıkması lazım nedir neyin nesidir yani kaç paraya ne olur ne biter yani netice itibariyle kaldıracağımız bir şey olursa yaparız yani ya da işte yanına bir iş adamı buluruz bilmem ne yapar anlatabildim mi” dediği,A. Bulut’un “…..ordaki şey aslında takip edilip çıkarılabilir boyutta” dediği, G. Çapan’ın “Fatih KARACA ya söylesem o halleder onu onu hallettirecem onu” dediği, A. Bulut’un “E olursa süper olur zaten o zaman yani çok büyük bir şey ortaya çıkabilir o zaman sadece cihaz eksiğimiz kalıyor ki en kolayı odur zaten” dediği, G. Çapan’ın “Cihazlar dağıttık ama ... kurarız ne yapalım ... pekde işi yok yani” dediği, A. Bulut’un “Yani çok şey gözüküyor olayı çözebilirseniz frekans işini gerisi çok kolay gözüküyor eğer elimizde bölgesel radyo frekansı da var yani çok düşük maliyette ortaya çok büyük bir şey çıkabilir” dediği,

Tape No:7958, 05.09.2008 tarihinde CEBRAİL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G. Çapan’ın “Şimdi ... bu konuşmaları dinliyorlar biliyorsun değimli” dediği, Cebrail’in “Ben bilmiyorum valla” dediği,  G. Çapan’ın “Hı” dediği, C “Olabilir yani” dediği, G. Çapan’ın “Nasıl olabilir manyak benim telefon radyo gibi dinliyorlar ibneler meraklılar ne yapsınlar” dediği, C “Dinlesinler ne ..” dediği, G. Çapan’ın “O gün görmedin mi Eminle konuşmamızı şey yapmışlar Emin bana dediki Başkanım dedi sizi dinliler dinlemezlerse ammına koyayım onların” dediği, C “...” dediği, G. Çapan’ın “Polis, Savcı ya” dediği,  C “Allah allah  evdemisin sen” dediği,  G. Çapan’ın “Evdeyim” dediği, C “Yarın bir kalabalık gider herhalde ... gidecekmisiniz yoksa” dediği, G. Çapan’ın “.. kalabalık göndereceğiz şey yapcağız yani orda gösteri yapacağız ya dedim” dediği,  C “Sen yanına gitmeyecesin yani” dediği, G. Çapan’ın “Yok ben gitmeyecem” dediği, C “Hı” dediği, G. Çapan’ın “Ben şimdi Hasan SABAH rollerindeyim” dediği, C “Tamam peki hadi iyi akşamlar” dediği,  
Tape No:7964, 09.09.2008 tarihinde YUNUS ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; YUNUS “Başkanım” dediği, G. Çapan’ın “Yunus ... merhaba ne haber” dediği, Y “Sağol iyi Fatih Sanayi Sitesinde bi çalışma yap demiştiniz bana” dediği, G. Çapan’ın “He anladım onu telefonda konuşma” dediği, Y “Tamam” dediği, G. Çapan’ın “Yani biz yarın öbürgün bana uğra şey yaparsın tamam mı” dediği, Y “Tamam tamam oldu” dediği,  G. Çapan’ın“ Hadi öpüyorum görüşürüz” dediği, Y “Bil mukabil görüşmek üzere” dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar, 

Cumhuriyet gazetesinin ele geçirilmesi ile ilgili 2001 yılında yakalanan Tuncay Güney anlatımlarında; Basında kuvvetli bir şekilde yer alabilmek için Cumhuriyet gazetesinin alınmasını düşündüklerini, Özdemir Sabancı suikastı sonrasında Veli Küçük’ün Şevket Sabancı’ya olaylar hakkında bilgi vermesi nedeniyle bir güven oluştuğunu, bu nedenle Cumhuriyet Gazetesinin Gürbüz Çapan’ın elinden alınması için, Şevket Sabancı’nın Mete A. aracılığı ile Veli Küçük’e teklif yaptığını, Sabancıların bu iş için 5 milyon dolar vereceklerini söylediklerini, 

Veli paşanın Cumhuriyeti almak için Gürbüz Çapan ile görüşmesi talimatı verdiğini ve “yukarının emri var dersiniz” dediğini,  bunun üzerine Doğu Perinçek’e giderek “Hüseyin K.’nun emri olduğunu, Veli paşanın böyle söylediğini” anlatarak Gürbüz Çapan’la bu konuyu görüşmesini söylediğini, gazetenin alınması için Ulusal Sanayiciler İş Adamları Derneği başkanı Kemal Ö. isimli şahıstan 3 Milyon Dolar para alınmasını görüştüklerini, konuların Gürbüz Çapan ve Kemal Ö. ile görüşüldüğünü,

Başkanlığını Kemal Ö.’in yaptığı Ulusal Sanayiciler İş Adamları Derneğinin Çırağan Sarayında, kapalı kapılar ardında bir toplantı yaptığını, bu toplantıya 10 kişilik elit iş adamının katıldığını, toplantıda Veli paşa’nın “arkadaşlar grup örgütlenmesine gitmeliyiz, yani iş adamları örgütlenmesine gitmeliyiz” diyerek LOBİ’nin özetini anlattığını,  bu lobi içinde “bir gazete bir tanede televizyon lazım” dediğini, televizyonu organize edebileceklerini, çünkü Doğu Perinçek’in elindeki televizyonu alacaklarını ve normal televizyon hattına çevireceklerini, ancak bir gazeteye de ihtiyaç olduğunu anlattığını, bunun üzerine Kemal Ö. “Cumhuriyet’i düşünüyoruz” dediğini, öbür iş adamlarının da bunu desteklediğini, Veli paşanın “mutlaka basın olmalı basına girmeliyiz güçlenmek için basın olmalı en büyük eksiklik şimdi basın” dediğini, 

Bu gurup için Cumhuriyet Gazetesinin alınmasının çok önemli olduğunu, çünkü Cumhuriyet Gazetesinin kaynakları ve ilişkileri bakımından çok iyi olduğunu, bu ilişkinin “Cumhuriyet demek derin devlet demek, İttihat Terakkiciler demek, Alman devletinden para almak demek” şeklinde özetlenebileceğini, 

Konuyla ilgili ENKA tesislerinde Veli Küçük, Gürbüz Çapan, Ferit İlsever,  Kemal Ö.  ve Gürbüz Çapan’ın Esenyurtta bloklarını yapan müteahhit Ümit Ü. in birlikte yemek yediklerini ve hisseler konusunda görüşüldüğünü beyan etmiştir.

Ele geçirilen bu örgüt dokümanları ve Tuncay Güney’in iddiaları Veli Küçük’e sorulduğunda, USİAD Başkanı Kemal Ö. ile yakınlığının olduğunu, Kemal Ö.’in Cumhuriyet Gazetesini almak için faaliyetlerde bulunduğu, ancak maddi imkânları yeterli olmadığı için alamadığını, kendisinin bu konuda sadece bilgisinin olduğunu, Gürbüz Çapan’ı tanıdığını, fakat 20 yıldır görüşmediğini, Ferit İlsever’i tanıdığını, Aydınlık dergisinde çalıştığını, bu şahsı da 10 yıldır görmediğini, Kemal Ö. ve diğer şahıslarla birlikte ENKA tesislerinde yemek yediğini, kendisini Kemal Ö.’in davet ettiğini, bu yemekte Kemal Ö.’in Cumhuriyet gazetesi ile ilgili diğer şahıslarla görüşme yaptığını, fakat olumlu netice alamadığını beyan etmiştir.

Ele geçirilen bu örgüt dokümanları ve Tuncay Güney’in iddiaları Ferit İlsever’e sorulduğunda,Kendisinin şu anda Ulusal Kanal Genel yayın yönetmeni olduğunu, uzun yıllardır gazetecilik yaptığını, Çırağan sarayında yapıldığı söylenen toplantıya katılmadığını, fakat Akatlar’da yapılan Gürbüz Çapan, Veli Küçük ve Kemal Ö.’in katıldığı bir akşam yemeğine USİAD başkanı Kemal Ö.’in daveti ile katıldığını, Veli Küçük ile bu toplantı dışında başka bir görüşmesi olmadığını, toplantının konusunun o dönemde zor durumda bulunan Cumhuriyet gazetesine destek olmak amaçlı olduğunu beyan etmiştir. 

Ele geçirilen bu örgüt dokümanları ve Tuncay Güney’in iddiaları İlhan Selçuk’a sorulduğunda, Uzun yıllardır gazetecilik yaptığını, 1962 yılında Cumhuriyet Gazetesinde yazar olarak geçtiğini ve halen bu gazetede görev yaptığını, 2001 yılı Kasım ayından bu yana da gazetenin imtiyaz sahibi ve baş yazarı olduğunu, Cumhuriyet gazetesinin asıl sahibinin Cumhuriyet Vakfı olduğunu, Cumhuriyet Vakfının iştiraki olan birden çok şirket olduğunu, gazeteye finansman temin etmek amacıyla vakıf  bünyesinde Yenigün Holding A.Ş. isimli şirketin de bu şirketlerden birisi olduğunu, bu şirketin hissedarlarının Turgay CİNER’den, Mehmet Emin KARAMehmet’e, Aydın Doğan’dan İnan KIRAÇ’a kadar yaklaşık 185 kişi olduğunu, ancak bu şirketin söz ve yetki sahibi imtiyazlı ortağı Cumhuriyet Vakfı olduğunu, Gürbüz Çapan’ı Belediye başkanı olduğu dönemde tanıdığını,  kendisiyle belediye başkanlığı döneminde dostluk ilişkisi olduğunu, hatta Yenigün Holding A.Ş nin hissedarlarından olduğunu, Cumhuriyet gazetesinin satılmasının mümkün olmadığını, ENKA tesislerinde toplantıya katılan kişilerin de gazeteyi satma yetkilerinin olmadığını, sadece Gürbüz Çapan’ın kendi hisselerini devretmeye çalışmış olabileceğini beyan etmiştir.

Ele geçirilen bu örgüt dokümanları ve Tuncay Güney’in iddiaları Doğu Perinçek’e sorulduğunda, Tuncay Güney’in 2000 yılı öncesi yaklaşık 1 yıl boyunca Ulusal Kanal ve Aydınlık dergisine gidip geldiğini, birkaç kez merdivenlerde bu şahısla karşılaştığını,  o dönemde kendi yönetiminde Strateji adı altında bir dergi çıkarttığını, Tuncay Güney’in 2000 yılında Veli Küçük emekli olurken veya olduktan sonra İstanbul’da CİA görevlileri tarafından ele geçirildiğini ve kendisini 10 yıl ABD de oturma olanağı sağlandığınını, ABD vizesi verildiğini öğrendiğini, o tarihte araba dolandırıcılığı nedeniyle İstanbul Organize Suçlar Şube Müdürlüğünde sorguya çekildiğini, ancak Emniyete İstihbarat Şubesince getirildiğini, 2001 yılı Nisan ayı içersinde Aydınlık dergisinde Tuncay Güney’in sorgusu ile ilgili iki önemli yazı yayınlandığını ve o yıllarda Tuncay Güney’in düzmece ifadelerine dayanılarak Türk ordusuna karşı bir tertip yürütülmek istendiğinin belirtildiğini, Tuncay Güney hakkında yürütülen soruşturmada suç bulunmadığını, bu nedenle DGM Başsavcısının talimatıyla dosyanın kapatıldığını ve el konan belgelerin iade edildiğini, bu durumu da o zamanın Organize Suçlar Şubesi Müdürü Adil Serdar Saçan’ın Hürriyet gazetesine açıkladığını, Cumhuriyet gazetesini değer verdikleri İlhan Selçuk’un yönettiğini, aramızda organik bir bağ olmadığını, Cumhuriyet ile Ulusal Kanal arasında reklam takas anlaşması olduğunu, 1998 yılında sayın İlhan Selçuk, o zaman Esenyurt Belediye başkanı olan Gürbüz Çapan, Ferit İlsever ve kendisinin birlikte İstanbul’da Armada otelinde yemek yediklerini, yemekte ortak bir televizyon yapmayı görüştüklerini, Ulusal Kanal’ın elindeki frekans ve yayın lisansını koyacağını, İlhan Selçuk ve Gürbüz Çapan’ın da çevrelerinden sermaye bulacaklarını ve ortak bir televizyon kurulacağını, fakat bunu başaramadıklarını, Cumhuriyet gazetesinin alınması ile ilgili Enka tesislerinde yapılan toplantı sorulduğunda ise, Ferit İlsever’in kendisine o zaman Kemal Ö.’in davetiyle birlikte yemek yediklerini anlattığını, hatta bir sürpriz olarak toplantıya General Veli Küçük’ünde geldiğini söylediğini, bu görüşmede Kemal Ö.’in Cumhuriyet gazetesine yönelik bir takım mali baskılar olduğunu, bu gazeteye ortak bulmak için çalıştıklarını, hatta 100 kadar ortak bulduklarını söylediğini anlattığını, kendisi de Cumhuriyet gazetesini desteklediğini, olayın bundan ibaret olduğunu, bunun ötesinde bir şey olsa mutlaka kendisinin bilgisinin olacağını, çünkü Ferit İlsever’in çok yakın arkadaşı olduğunu beyan etmiştir.

Sanık Ferid İlsever İstanbul Emniyet Müdürlüğünde vermiş olduğu ifadesinde,  Çırağan Sarayında yapıldığı ve kendisinin de katıldığı söylenen bir toplantının olmadığını ve doğru olmadığını, ancak daha sonra Akatlar’da yapılan Gürbüz Çapan, Veli Küçük ve Kemal Ö.’in katıldığı bir akşam yemeğine USİAD Başkanı Kemal Ö.’in davetlisi olarak  katıldığını, Veli Küçük ile bu toplantı dışında başka bir görüşmesinin olmadığını, toplantının konusunun o zaman zor durumda bulunan Cumhuriyet gazetesine destek olmak olduğunu, bu toplantı geçtiğimiz haftalarda basında Cumhuriyet gazetesini satın almak ve bir ulusal medya grubu kurmak şeklinde yer aldığı,  bunun tamamen yalan olduğunu,  basında bu toplantıya katıldığı söylenen Ümit Ü. 13 Mart 2008 tarihinde basına yaptığı açıklama ile toplantıyı yalanladığını, ayrıca Gürbüz Çapan’nın da 14 Mart tarihinde yaptığı basın açıklaması ile haberin tamamen yalan olduğunu ifade ettiğini ve  Ferid İlsever’in Veli Küçük ile bir medya grubu olduğu haberinin uydurma olduğunu söylediğini, Çapan ayrıca bu toplantıda Kemal Ö.’e sahip olduğu Cumhuriyet hisselerini satmayı teklif ettiğini onun da bunu kabul etmediğini söylediğini, kendisinin Cumhuriyet gazetesini satın alarak Gürbüz Çapan’la, Veli Küçük ile birlikte kuracağı medya grubunun olmadığını, olamayacağını, bu haberlerin Cumhuriyet gazetesi ile aralarını açmak için uydurulmuş haberler olduğunu, bilginin  tamamen yalan olduğunu,  kendisinin  aksine İlhan Selçuk ile Cumhuriyet ve Ulusal Kanalın olanaklarını birleştirerek bir Cumhuriyet televizyonu yapılması fikrini birkaç kez görüştüğünü beyan etmiştir.

Sanık Doğu Perinçek’in ifadesinde, 1998 yılında İlhan Selçuk, Gürbüz Çapan, Ferit İlsever ile birlikte İstanbul’da Armada otelinde yaptıkları toplantıda ortak bir televizyon yapmayı görüştüklerini beyan ettiği, şüpheli Gürbüz Çapan’ ın da beyanlarında böyle bir görüşmenin gerçekleştiğini beyan etmesi göz önüne alındığında örgütün kendi medya kuruluşlarını oluşturma çalışmalarının bulunduğu, şüpheli Gürbüz Çapan’ ın bu çalışmalara destek verdiği, örgüte yardım ettiği anlaşılmıştır. 

Şüphelinin soruşturma kapsamındaki diğer kişilerle kurduğu telefon irtibatının ayrıntısı ise şöyledir: 

1 Adnan Bulut



1338

2-Doğu Perinçek


21

3-Erol Mütercimler 


155
4- Erhan Göksel


 93
5- Emin Şirin



66

6- Engin Aydın
1

7- Ferit İlsever


             6

8- Güler Kömürcü


84

9- İhsan Göktaş


6

10- Kemal Yalçın Alemdaroğlu 
3

11- Mustafa Ali Balbay

6
12- Seyhan Soylu


173

13- Turhan Çömez


 22

14- Ahmet Tuncay Özkan

10

15- Ufuk Mehmet Büyükçelebi
5

16- Vedat Yenerer


16

17- Yalçın Küçük


33
e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

 Şüpheli Emcet Olcaytu’nun Kadıköy Eğitim Mah. Nahitbey Sok. No.4 sayılı ikametinde ele geçen ve 52 sıra numarası verilen DVD içerisinde, Ferit İlsever ile Gürbüz Çapan arasında yapılmış olan ve Gürbüz Çapan’ın Cumhuriyet gazetesindeki hisselerinin talep edilmesi ile ilgili ses kaydının, yukarıda özeti verilen 14.03.2008 tarihli telefon görüşmesine ait olduğu tespit edilmiş, Emcet Olcayto Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında, Ferit İlsever ile Gürbüz Çapan arasında yapılan ve DVD’ye kaydedilen telefon görüşmesini içeren ve 52 nolu DVD’nin Ferit İlsever tarafından kendisine verildiğini beyan etmiştir.


Cumhuriyet Başsavcılığımızca yürütülen farklı bir soruşturma  çerçevesinde yasadışı DHKP/C terör örgütü ile ilgili olarak  Hollanda Adli makamlarından temin edilen örgütsel dokümanlar ileERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ soruşturması kapsamında  dinlenilen gizli tanık beyanlarından, şüpheli Gürbüz Çapan’ ın eski tarihlerde ve başka suçtan Kartal Cezaevinde tutuklu bulunduğu dönemde yasadışı DHKP/C terör örgütü mensupları ile diyalog halinde bulunduğu, örgüte sempati duyduğu yönünde değerlendirme raporu örneği dosyaya eklenmiştir. Bu hususa Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyelerinden Mustafa Balbay’a ait günlüklerde de değinilmektedir.


Soruşturma kapsamında ele geçen PRINCO marka CD içerisindeki  “YENİ MEDYA PATRONLARI HÜLYA A.&Gürbüz Çapan.pdf” isimli Msword isimli dosyada medyanın içerisinde bulunduğu durum hakkında geniş bir çalışma yapılarak “Bilgilerinize” ibaresiyle sunulduğu, Doğu Perinçek’ in kurduğu Ulusal TV ile Cumhuriyet Gazetesi arasında ortaklık tesis edilebilmesi için İlhan Selçuk ile Gürbüz Çapan’ ın bir araya geldiği, sonuç olarak Doğu Perinçek’ in Gürbüz Çapan tarafından devre dışı bırakıldığı ve Cumhuriyet Gazetesinin % 40 hissesinin satın alınması ile sonuçlandığı, bu bilgilerin Ulusal Medya 2001 isimli dokümanda yer alan bilgiler ile örtüştüğü ve daha sonra yapılan araştırmalarda İlhan Selçuk ve Gürbüz Çapan’ın isimlerinin gazetenin ortakları arasında yer aldığı görülmüştür. Örgütün diğer dokümanlarında olduğu gibi Ulusal Medya 2001 isimli dokümanın da “Saygılarımızla” ibaresi ile son bulması, diğer örgüt dokümanları ile aynı formatta, aynı amaç doğrultusunda ve aynı hedefe yönelik olarak yazılmış olduğu şeklinde değerlendirilmiştir. 


Hakkında kamu davası açılan sanıklardan Mehmet Zekeriya Öztürk’ün ajandasında  bulunan el yazısı notlar arasında bir kısım örgütsel çalışmalara dair bilgilerden sonra “…Gürbüz Çapan katılımcı olmak istiyor. İzin verilmesini istiyor. MİT bir çok… bulaştırdı. Tedbir kararları kaldırılırsa daha rahat hareket edebilir.(olmayacağını hemen belirttim)…” şeklinde notlar bulunmaktadır.

Şüphelilerden  Mustafa Balbay’ın bilgisayarından elde edilen “CAP.TXT” isimli metin belgesi ve CASPER marka dizüstü bilgisayar içerisinden çıkan WESTERN DIGITAL marka, seri numarası WMAM9EF31256 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede “CAP2.TXT” isimli metin belgesinde, şüpheli Gürbüz Çapan hakkında derlenmiş ayrıntılı bilgiler ve istihbari nitelikte değerlendirme sonuçlarının yer aldığı anlaşılmış, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün, şüpheli hakkında ayrıntılı bir çalışma yaptığı ve  şüphelinin Cumhuriyet Gazetesindeki hissesi ile ilgili değerlendirmede bulunduğu görülmektedir.

Belgede yer alan “Ermenistan'a gidiş nedenine ilişkin bizde bir kayıt, bizden alınmış izin ya da bilgilendirme yok, gittikten sonra, haberler çıktıktan sonra o, bana bilgi vermişti' dedi. Belki Belediye Başkanı da, ben İstanbul Bölge Sorumlusuna söyledikten sonra o da yukarıya bilgi vermiştir' diye düşünmüştür…Soykırım anıtına çiçek koyması, kurduğu temaslar... Belki Türkiye-Ermenistan ilişkileri iyi olsun, gelişsin bizim de yararımıza olur diye düşündü ama…” şeklindeki değerlendirmelerden şüphelinin örgütle doğrudan irtibatlı olduğu anlaşılmaktadır.

           Aynı belgede yer alan “- İ.Y. , Çapanlarla dananın kuyruğu bugün kopuyor. İlhan abi kararlı. Maaşlar yarın çekilecek”


İS-Bu Turgay benin canım ciğerim. Yurtsever, buna inanın... Bakın Gürbüz de öyle. İstanbul gibi bir yerde belediye başkanlığı yapıyorsanız, burası bir de yeni imara açılan bir yerse bazı işleri racon keserek yapmanız gerekir. Ama benim sözümden çıkmaz. Şunu yap derim yapar...” şeklindeki beyanlardan şüphelinin örgüt yöneticilerinden İlhan Selçuk ile doğrudan irtibatlı olduğu sonucuna varılmıştır.


Ergenekon soruşturması kapsamında yakalanarak tutuklanan Veli Küçük, Adnan Akfırat’ta kâğıt ortamında, Ümit Oğuztan ve Doğu Perinçek’te dijital olarak bulunan örgüt belgelerinden ULUSAL MEDYA 2001 İSTANBUL ARALIK 2000 isimli belgenin 8. sayfasında  “Gürbüz Çapan – İlhan Selçuk – Doğu Perinçek VE CUMHURİYET GAZETESİ” başlığı altında; 

“Doğu Perinçek, kamuoyu oluşturmada grubu ve patisi için çıkış yolları ararken, Cumhuriyet gazetesinden yararlanmayı da içine alan bir proje geliştirmiştir. Bu projeye göre, televizyon desteğinden yoksun olan Cumhuriyet gazetesinin de ortak olacağı bir televizyon istasyonu (Ulusal Tv) kurulmalıdır. Böylece gazete-televizyon bütünleşmesi sağlanmış olacaktır. Ekonomik sorunlar içinde boğuşan ve gün geçtikçe tiraj kaybına uğrayan, ancak kamuoyunda ve sol çevrelerde saygınlığı olan Cumhuriyet Perinçek ve grubu tarafından ele geçirilmiş olacaktır. 

Perinçek, İlhan Selçuk ve Gürbüz Çapan’ı bir araya getirerek, finansal sorunlarında üstesinden gelinebileceğini düşünmüştür. Ancak Perinçek’in hesabı tutmamış, kendisinden çok daha deneyimli olan İlhan Selçuk, Perinçek’i devre dışı bırakarak Gürbüz Çapan ile anlaşmayı başarmıştır. Bu anlaşmaya göre, Çapan hisselerin yüzde 40’ını satın almıştır. Daha sonra, yüzde 60 hisseyi de satın alan Çapan, Cumhuriyet gazetesinin sahibi olmuştur.

Cumhuriyet gazetesinin Gürbüz Çapan’a satılması ve bu satışın İlhan Selçuk tarafından gerçekleştirilmiş oluşu, Cumhuriyet çalışanları arasında hoş karşılanmamış ve gazeteden kopmalar olduğu görülmüştür.”  şeklinde ibareler yer almaktadır. 

Yine aynı belgenin “CUMHURİYET GAZETESİ RE/ORGANİZASYON   ÇALIŞMASI” başlıklı kısmında; 

 
 “Ulusal ölçekte yayın yapan mevcut medya kuruluşlarının tümü uluslararası ticaret ağlarının birleşme noktaları olan holding şemsiyeleri altında yer almıştır. Medyadaki bu hatalı  ve son derece sakıncalı yapılanma, ulusal medyanın ‘ulusal’lık özelliğini tümüyle ortadan kaldırmıştır. Bu nedenle zorunluluk gereği olarak, Cumhuriyet Gazetesi’nin Cumhuriyet Devrimlerinin onurlu sesi haline getirilmesi kararı alınmıştır.

Cumhuriyet gazetesi, bugüne kadar sürdürülen yayın politikasından arındırılarak Cumhuriyet’in kuruluş değerleri ile temellendirilmiş, ulusal bütünlüğü savunan bir çizgiye çekilecek özetle:  Cumhuriyet gazetesi, Cumhuriyet’e taraf olacaktır. Aksi halde Kemalist rejim içinden çıkılması olanaksız sıkıntılara sürükleneceği belirlenmiştir.

Yukarıda işaret edilen amacın gerçekleşebilmesi için, atılacak her adım ve uygulanacak her yöntem yalnızca araçtır.  Amaçlanan hedefe ulaşılması için, araçların birincil önemmiş gibi öne çıkartılması ise; provokasyon ve sabotaj olarak değerlendirilecektir.

                                               YÖNTEM

Amaç belirli ve nettir. Yönetim amaca uygun olarak programlanmış olup uygulama safhasına geçilmiştir. 

Buna göre; Sayın Gürbüz Çapan’a yapılan öneri net ve anlaşılır olarak intikal ettirilerek soruldu: Cumhuriyet gazetesi ‘Ulusal Medya’nın ‘merkez üssü’ olarak   seçilmiştir, bu operasyon içinde yer almayı kabul ediyor musunuz? 

· Çapan: Evet

· Hisselerinizi parasız devretmeyi kabul ediyor musunuz?

· Çapan: Evet.

· Gereğinde para bularak desteğinizi sonuna değin sürdürmeyi kabul ediyor musunuz?

· Çapan: Evet.

Görüşme sonucu; Sayın Gürbüz Çapan’ın ulusal medya merkez üssü oluşumuna özveriyle katkıda bulunmada içtenlikli olduğu kesinlik kazanmıştır. Yapılan çalışma sonucunda; %10 halka açılım hissesi, %10 Vakıf (İ.Selçuk) hissesi çıktıktan sonra kalan %80 ya da %90 hissenin en az %51 hissesi tarafımıza aidiyetine geçmesi kararlaştırılmıştır.

                                     
 UYGULAMA

1). Günay Çapan’a ait hisselerin bir bölümünün devrinin Kemal Özden ile  Ümit Ülgen’e yapılması,

2). Gürbüz Çapan aktaracağı 1,5 milyon dolar ile (önce taahhüt edilen     sermayenin dörtte biri konacağından) Kemal Özden ile Ümit     Ülgen’in 375.000$’lık sermaye ödemeleri gerçekleşecek, bir süre sonra     bakiye 750.000$ da içeriye teslim edilmesi,

3). Bakiye 1,5 milyon dolar, tüm bu işlemlerin gerçekleşmesinin ardından     sermayeye eklenecek ve bunun tarafımıza gerçekleştirilmesi,

4). Gerek holding, kuruluş evrakları, gerekse vakfın ve Yenigün A.Ş.’nin ve    aralarında gerçekleştirilen sözleşmelerin birer kopyası ile şimdiki mali  durumu gösterir raporların birer kopyaları süratle yönetime verilmesi,

5). Bilinmesi gerekli tüm evrak foto-kopileri ‘set’ olarak milli kuvvetlere   ulaştırılacak ve bu teslimin eksiksiz, ileride hiçbir sürprize    olanak tanımayacak biçimde gerçekleşmesi,

6). Şu an çalışanların tam listesi (isim, soyad, görev, aldığı net maaş tutarı)   bir an önce çıkartılarak tarafımıza teslim edilmesi   kararlaştırılmıştır.

                                           SONUÇ

Bu girişim, 21. Yüzyılın değişim gösteren konseptlerinin bir gereği olarak ulusal bir dizi kararın stratejik önem taşıyan unsurları arasında yer alan ‘ulusal medya oluşumu’nu amaçlamaktadır. Hiçbir şekilde belirlenen amaçtan sapıtırılamayacak derecede öneme sahiptir. İkinci bir gazetenin yayına sokulması, Tv kanalının inşası ve benzer atılımlar için, gereken finansal desteğin sağlanması ise; önceden ve kesin olarak karara bağlanmıştır.” şeklinde ibareler bulunmaktadır. 

Metnin sonunda “YÖNTEM” başlığı altında yer alan hususlar ile ilgili olarak “Anılan ifadeler tarafımıza toplantı görüşmeleri sonucu iletilen bilgileri içermektedir.” şeklinde açıklamanın yer aldığı anlaşılmaktadır.

Yukarıda yerverilen belgelerdeki alıntılar şüphelinin örgütle olan irtibatının varlığını ve boyutunu açıkça gözler önüne sermektedir.


Şüpheli Emniyet ifadesinde “İlhan Selçuk’ u tanırım. Kendisini Cumhuriyet Gazetesi okuduğumdan beri bilirim. 1987 yılında İstanbul’a geldiğimde Cumhuriyet Gazetesini ziyaret ettim. Daha sonra birkaç kez yine uğradım. Bu şekilde tanıştım. Kendisi ile Uğur MUMCU’ nun öldürülmesinden sonra samimiyetimiz artmıştır. Kendisi bizim ABİMİZ’ dir. Daha sonraki dönemlerden Cumhuriyet Gazetesinden dolayı da ilişkilerimiz artmıştır”  ifadeleriyleERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün üst düzey yöneticisi İlhan Selçuk ile yakınlık derecesini izah etmiştir.


Cumhuriyet Başsavcılığımızca düzenlenen 10.07.2008 tarihli iddianamede  “MEDYANIN KONTROL ALTINA ALINMASI VE GÜÇ BİRLİĞİ” başlığı altında ayrıntılı açıklamalar yapılmıştır. 
ERGENEKON terör örgütünün ilk olarak kendine ait ve yakın gördüğü medya kuruluşlarının tek çatı altında toplanmasını kararlaştırdarak, bu konuda çalışmalar ve projeler hazırladıklayıp, toplantılar yaptıkları örgütün “Ulusal medya ve Cumhuriyet gazetesinin reorganizasyonu” isimli dokümanlarında açıkça görülmektedir.

Hakkında kamu davası açılan sanıklardan Hikmet ÇİÇEK’in flash belleğinde bulunan ve 2004 tarihinde oluşturulduğu anlaşılan, “İlhan Selçuk Ferid” isimli word belgesindeki, İlhan Selçuk ve Ferid İlsever arasında yapılan görüşme notlarında “Bir konuşmamızda İ.S iki çelişmeli cümle kullanıyordu: ‘Bize TV’yi verin’ ve ‘Beraber yapalım’. Daha sonra ‘beraberliği’ şöyle açtı: ‘Bir taban hareketi olacak. Siz, G, Cumoklar, vb. Herkesin hissesi olacak. Ama, yukarıyla ilişki bakımından benim önderliğimde, C logosuyla. Böyle bir piramit için hisseleri dağıtalım.”  ibaresinin yer almaktadır. Buradaki “İ.S”’nin İlhan Selçuk, “G”’nin Gürbüz Çapan olduğu, Ferid İlsever ve Doğu Perinçek’in Ulusal Kanalı temsil ettiği, bu mutabakatın yukarıda bahsedilen örgütsel dokümanlarda belirtilen hususlar ile bire bir örtüştüğü,  şüpheli İlhan Selçuk’un ERGENEKON terör örgütünün en üst makamındaki yöneticileriyle direk irtibat kurarak ulusal medya oluşturulması çalışmalarını yönettiği, alınan kararlar ve uygulanan bölümlerin raporlarını ilettiği, şüpheli Gürbüz Çapan’ ın da üye olduğu bu terör örgütünün talimatıyla Cumhuriyet Gazetesinin bedelsiz devredilmesi konusunda yardım ettiği anlaşılmaktadır.

Şüpheli Gürbüz Çapan ile X şahıs arasında gerçekleşen ve ayrıntısı yukarıda verilen 26.07.2008 tarihli telefon görüşmesinde konuşulan Cumhuriyet gazetesinin hisselerinin satışı ve şüphelinin 01.07.2008 tarihinde DİNÇER isimli şahısla yapmış olduğu görüşmede sanık  Veli Küçük ve şüpheli Mustafa Balbay ile olan yakınlığını ifade etmesi de şüphelinin örgütsel irtibatlarının kanıtları arasındadır.
10.07.2008 tarihli iddianamenin 157-159. sayfalarında ayrıntılı olarak anlatıldığı üzere; ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ tarafından Cumhuriyet gazetesinin ulusal medyanın merkez üssü olarak seçildiği, örgütün üst düzey yöneticilerinden İlhan Selçuk ile yakın ilişki içerisinde olmasının da etkisiyle Veli Küçük’le ENKA tesislerinde yapılan toplantının ardından şüpheli Gürbüz Çapan’ ın örgütün bu yöndeki kararlarına uymayı, bu doğrultuda gazetedeki hisselerini karşılıksız olarak devretmeyi, projeye  para yardımında bulunmayı kabul ettiği, şüphelilerden Musttafa Balbay’ın bilgisayarında ele geçen doküman içeriği, diğer şüphelilerde ele geçen dokümanlar ve  şüpheli Gürbüz Çapan’ın aşamalardaki beyanları bir bütün olarak değerlendirildiğinde, şüpheli Gürbüz Çapan’ınERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ içerisinde yönetici konumda bulunan İlhan Selçuk ile doğrudan irtibatlı bir örgüt üyesi olduğu, ayrıca evinde ruhsatsız tabanca mermisi bulundurmak suretiyle 6136 sayılı Yasaya muhalefet suçunu işlediği anlaşılmakla; 

Şüpheli Gürbüz Çapan’ ın eylemlerine uyan TCK’nun 314/2 , 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunun 5. , 6136 sayılı Yasanın 13/1-3, TCK’nun 53,54,  58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

22- Şüpheli Emcet Olcaytu

a-Savunmaları,

   
Emniyet beyanı;

  Mehmet Zekeriya Öztürk, Doğu Perinçek, Mehmet Adnan Akfırat, Ferit İlsever, Yusuf BEŞİRİK, Serhan Bolluk, Hayati Özcan, Adnan Türkkan, Emin Gürses, Tunç Akkoç, Hikmet Çiçek, Nusret Sanem ve Adil Serdar Saçan’ ı tanıdığını,ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olmadığını, 

Servet CÖMERT’ in, İşçi Partisi bünyesindeki Ulusal Strateji Başkanı olduğunu, Güler Kömürcü’nün Adil Serdar Saçan’ın da içeri alınabileceği ve dikkatli olması hususundaki düşüncesini Doğu Perinçek’ ten öğrendiğini, bu hususu Adil Serdar Saçan’a ilettiğini, Adil Serdar Saçan’ ın bunu ciddiye almadığını, Doğu Perinçek’ inERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ soruşturmasını yürüten savcıyı Hakimler ve Savcılar Yüksek Kurulu’na şikayet etmeyi düşündüğünü, onun isteği üzerine bu konuda şikayet dilekçesi örneği hazırladığını, 

Yapmış olduğu ve Emniyetçe tespit edilen telefon görüşmelerinin doğru olduğunu, bu görüşmelerin kendisi tarafından yapıldığını, telefon görüşmelerinin bazı hukuki değerlendirmeler içerdiğini ve bir kısmının da gazetecilik faaliyeti çerçevesinde yapıldığını beyan etmiştir.

   
 Savcılık beyanı;

Emniyetteki ifadesinin doğru olduğunu, Ergenekon örgütü ile ilgili ilk yazıyı 2001 yılında Taha Kıvanç takma adıyla Fehmi Koru’nun yazdığını, onun da yazısını Faruk Mercan’ ın haberine dayandırdığını, 

Bir dergideki habere göre, Genelkurmay’ ın yurtdışına kaçırılan paraları geri getirmek için her türlü yolu denediği, bunun için ekip oluşturduğu ve Hollanda’ dan bilgisayar uzmanları getirttiğini, 

Oluşturulan grubun dönemin Genelkurmay Başkanı H.K.’ nun gayreti ile çıkar amaçlı suç örgütleri ve kara paranın aklanması amacıyla kurulduğunu, Ergenekon tabir edilen örgütün bu amaçlarla kurulmuş ve yasal dayanağı olan bir örgüt olabileceğini, ancak zaman içerisinde görevlerinin dışında kanunsuz işler yaptıklarının iddialar arasında yer aldığını, 

MİT’ in de Ergenekon konusunda çalışma yaptığını, ancak bu çalışmayı H.K. zamanında Genelkurmaya göndermediğini, MİT’ in, raporlarını sonradan gelen H.Ö.’ e ibraz ettiklerini, 

İkametinde yapılan aramada ele geçen dokümanların internet üzerinden ve açık kaynaklardan indirdiği yazılar ve çalışma notları olduğunu,

İkametinde yapılan aramada ele geçirilen çocuk pornosu içerikli CD’ler hakkında araştırma yapamadığını, 

Yine aramada ele geçirilen ve 125 sıra numarası verilen, “suçlular listesi” başlıklı aralarında yürütme organı üyeleri,ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ soruşturmasını yürüten savcılar ve emniyet mensuplarının da bulunduğu listenin Aydınlık dergisine gelen el yazısı ile yazılmış not olduğunu, değerlendirmesi için kendisine verildiğini, bu sebeple kendisinde durduğunu,

İkametindeki aramadaERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ soruşturmasını yürüten bir C.Savcısı hakkında toplanan bilgilerin yazıldığı dokümanın haber amaçlı olarak kendisine ulaştığını, Tempo dergisinde yayımlanan haberde eksik bilgilerin bulunduğunu, bu konuyu mahallinde araştırdıklarını, evinde ele geçen dokümanın araştırma notu olduğunu, bu notların henüz haber haline getirilmediğini, araştırmayı Aydınlık dergisinin muhabirinin yaptığını, 

İstanbul TEM Şube Müdürü hakkında kişisel bilgilerin yer aldığı dokümanın Aydınlık dergisine haber amaçlı geldiğini, ancak kimin tarafından gönderildiğini bilmediğini,

Tüm Gençlik Birliğinin (TGB), gençlik teşkilatı olduğunu, İşçi Partisi ile organik bağının bulunmadığını, Tunç Akkoç’ un birliğin kurucularından olduğunu, TGB’ ye kuruluş aşamasında hukuki danışmanlık yaptığını, 

Ferit İlsever ile Gürbüz Çapan arasında yapılan DVD’ye kaydedilen telefon görüşmesini içeren ve 52 sıra numarası verilen DVD’ nin Ferit İlsever tarafından kendisine verildiğini,  kendisinde ele geçirilen dokümanların siyasi çalışmalar ve değişik konulara ilişkin internet çıktıları olduğunu ifade etmiştir.

 Sorgu beyanı;

Suçlamaları kabul etmediğini, Emniyette ve Savcılıkta verdiği ifadelerin doğru olduğunu, yapmış olduğu telefon görüşmelerinin suç teşkil etmediğini, kendisi ile ilgili oluşturulan klasörlerde elde edilen dijital verilerden aktarılan yazılar ile evinde el konulan evrakların mevcut olduğunu, kendisinin Aydınlık dergisinin hem yazarı, hem de hukuk danışmanı olduğunu, dergide yayınlanacak yazıların yayınlanmadan önce hukuken değerlendirilmek üzere kendisine tevdi edildiğini, bu belgelerin bu sebeple evinde ele geçtiğini, örgüte üye olmadığını beyan etmektedir.

b-Elde Edilen Dokümanlar

Emcet Olcaytu’ nun Kadıköy Eğitim Mah. Nahitbey Sok. No.4 sayılı adresinde yapılan aramada elde edilen dokümanlarda yapılan incelemelerde;

- 27’ den 32’ ye kadar numaralandırılan dokümanların içeriğinin; Murtaza D.tarafından İşçi Partisi Başkanı Doğu Perinçek’ e hitaben yazılan 6 sayfalık mektup içeriğinde “dört aydır ceza evinde olduğu, Terörle Mücadele de verdiği ifadeden dolayı açıklama getirmek istediği, mevcut ifade dışında ifade vermek için büyük fedakarlıklar yapmak gerektiği, 4-5 senelik cezayı üstlenmek için fedakarlıklar olduğu, bu fedakarlık için sadakat ve minnet duyguları gerektiği fakat bir senedir kendisinin mağdur edilerek İP’ ye karşı olan sadakat ve minnet duygularının kaybolduğu”… “Cezaevine girdikten iki (2) gün sonra Emcet OLCALTU’ nun kendisini ziyaret ettiği, on beş (15) gün içinde kendisini dışarı alacağı veya başka bir cezaevine nakil ettireceğini belirttiği, Pendik ve Ankara Cumhuriyet Savcılıklarının kendisinin ifadesini istediğini ve susma hakkını kullandığını, avukatların kendisini ziyaret ettiği takdirde nasıl ifade vereceğini danışacağını, mahkemedeki tutumunu belirlemek için Emcet Beyin yanına gelmesini istediğini, Doğu Perinçek’ in aleyhine bir faaliyette bulunmak istemediğini, cezaevinde Hadi Özcan çetesiyle birlikte kaldığını, bu çetenin üyelerinden Mükerrem PEHLİVANOĞLU’ nun kendisine yardımcı olduğunu, tahliye olup Perinçek’ i ziyaret etmek istediğini, Mükerrem’ in İP’ ne gelmesiyle birçok faili meçhul olayın açıklığa kavuşacağını, Mükerrem’ in İP hakkında kendisinden referans ve güvence istediğini, kendisinin olumlu bir referans vermekten çekindiğini, şayet İP’ nin elemanı olursa birçok gizli kalmış olayı açığa çıkaracağını, kendisinin cezaevinde can güvenliğinin olmadığı” şeklinde el yazması doküman olduğu,

- 38 ve 39 olarak numaralandırılan dokümanların içeriğinin; “Ulusal Birlik Hareketi Platformu” başlıklı “Ulusal Birlik Hareketi Genel Sekreteri Metin GENÇ" imzalı “Türkiye Üzerinde Oynanan Emperyalist Oyunları Bozmak ve Ulusal Birlik İçin, Atatürkçü Örgütlenme Ve Eylem Birliği Ulusal Birlik Hareketinin Amacıdır” ibaresi bulunan ve “Ulusal Birlik Hareketi Genel Yürütme Kurulu” başlığı altında “Şener EYGURUN Ulusal Birlik Hareketi Başkanı” olarak isminin yer aldığı bilgisayar çıktısı doküman olduğu,

64’ den 69’ a kadar numaralandırılan dokümanların içeriğinin; 

- “Vitali SURGİYEV’ in Rus Yahudisi İan KOZİSKİ koordinatörlüğünde Dohuk’ da PKK-KDP ve Türkiye Gladyosu’ndan birkaç kişinin katıldığı toplantı neticesinde Şemdinli Olaylarının patlak verdiği, Seferi Yılmaz’ ın olaydan önce haberi olduğu, Suriye’ ye karşı operasyon öncesi Türkiye’ de istikrarsızlığın çıkarılacağı”,

- “CHP Hakkari Milletvekili Esat C.’ ın DTP’ nin resmi olmayan kurucusu olduğu, uyuşturucu güzergahının yeniden açılması için Şemdinli’ nin seçildiği”, 

- “Şemdinli Olayı ile ilgili Başbakan, Meclis Başkanı ve Adalet Bakanının nereye giderse gitsin sonuna kadar gideceğiz demeçlerine binaen Harp Okulu’nda Tayip ERDoğan’ a ince ayar yapıldığı”, 

- “Van Savcısı Sezgin K.’ ın da rektörü tutuklatan adam olduğu ve telefon kayıtlarının olduğu, yayınlanması konusunda sorulması gerektiği, yukarının izninin olması gerektiği”,

- “Adalet Bakanı’ nın, Şemdinli olayına karışan bütün askeri personelin tutuklanmasını istediği, olayın asıl hedefinin TSK’ nın halkın gözünde sıfıra indirmek olduğu”,

- “12 Kasım’da talimat verildiği, Laz eylemi Kürt eylemi gibi çok büyük toplumsal olayların olacağı, bunun amacının AKP’ yi indirip yerine ulusal bir hükümet kurmak olduğu, Başbakan’ ının dahi belli olduğu fakat söyleyemeyeceği”,

- “Bu olayların CIA, MOSSAD tertibi gibi görülse de arkasında kendilerinin olacağı”, 

- “Genelkurmay Başkanı’ nın Şemdinli Olayı’ nı göremediği, aklı fikrinin köşkte olduğu, Tayyip’ le arasını iyi tuttuğu, Hilmi ÖZKÖK’ e üç kez suikast girişiminde bulunulduğu ancak kendilerinin bilgisi olmadığı fakat takip ettikleri için bildiklerini, bilinçli olarak sonuç alınmadığını, askerin demokrat olmayacağını, kendisinin Yaşar Paşa’ ya güvenmediğini, ondan sonrakine güvendiğini çünkü temiz olmadığını, eteğinde çok taş olduğunu, sallandıkça döküleceğini, yukarının talimatı doğrultusunda güvenilir basın kuruluşları ve mensuplarıyla bu bilgilerin ilk olarak paylaşıldığı”, 

- “Türkiye’nin Lazistan, Kürdistan ve Türkiye diye bölünme tehlikesinin kalktığını, Türkiye’nin toptan satın alındığını, yetmiş kişilik Türkiye Sevdalıları Grubunun oluşturulduğu, Pentagon’ un 175 Milyar Dolar ayırarak Kemalist bir merkez parti kurdurduğu, işin içinde Sami OFER gibi Hüseyin A.’ ın olduğu bu şahsın fotoğrafının olmadığı ancak kendilerinde olduğu, bunların hepsinin Şemdinli sürecinin arkasından devreye sokulacak hazırlıklar olduğu” şeklinde ibarelerin yer aldığı bilgisayar çıktısı doküman olduğu,

- 77 ve 79 olarak numaralandırılan dokümanların içeriğinin; “AYDIN ÇİNE BİLGİLERİ” başlıklıERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ soruşturmasını yürüten Cumhuriyet Savcılarından birisihakkında fişleme bilgilerinin yer aldığı iki (2) sayfalık doküman olduğu,

- 125 olarak numaralandırılan sayfasında “suçlular listesi” yazılarak üzeri karalanan ve aralarında yürütme organı üyeleri,ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ soruşturmasını yürüten savcılar ve emniyet mensuplarının da bulunduğu listenin olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Emcet Olcaytu’ nun Kadıköy Eğitim Mah. Nahitbey Sok. No.4 sayılı ikametinde yapılan aramada elde edilen 224 numaralı CD’nin yapılan incelemesinde;

-ATK isimli klasör içerisinde ve ayrıca bu klasördeki “ATK2” 18 yaşından küçük olduğu değerlendirilen, cinsel uzuvları görünen kız çocuğuna ait çıplak resimlerin bulunduğu, 

-“BATH” isimli klasör içerisinde, 10 yaşlarında olduğu değerlendirilen, cinsel uzuvları açıkça görünen kız çocuklarına ait çıplak fotoğraflardan çok sayıda bulunduğunun tespit edildiği,

-16 numaralı CD içerisinde, “İsviçre 22-24 Temmuz 2005” klasörünün içerisinde Vural S., Ferit İlsever, Zekeriya B., Yaşar O., Doğu Perinçek ve Kemal Alemdaroğlu’ nun görüntülerinin, 

-152 numaralı CD içerisinde, “apolet doküman” isimli word belgesinde bazı paşaların ve iş adamlarının bilgilerinin, 

-169 numaralı CD’nin porno içerikli olduğu, ayrıca “önincelemeistanbul.doc” isimli dosya içerisinde Celalettin C. ve A.İlhan G. hakkında yapılan incelemelerin yer aldığı, 

-264 numaralı CD içerisinde erotik resimler, 

-272, 273, 274, 275, 277, 283, 286, 287, 288, 293, 294, 297,  299, 300, 301, 302, 303, 304, 308, 317, 318, 319, 320, 322, 323, 324, 326, 327, 328, 330, 331,  341, 342 numaralı CD’ler içerisinde porno filmlerin, 

-329 numaralı CD içerisinde çocuk pornosunun bulunduğu tespit edilmiştir. 

Şüphelinin 10 yaşlarında olduğu değerlendirilen çocuklara ait müstehcen görüntüleri temin edip bulundurmak suretiyle TC’nun genel ahlaka karşı suçlar başlığı altında düzenlenen suçu işlediği, şüphelinin eyleminin TCK.nın 226/3. fıkrasına uyabileceği, bu suçun örgütün amacı ve faaliyeti doğrultusunda işlenen suçlardan olmadığı, bireysel suç mahiyetinde olduğu değerlendirildiğinden, şüphelinin bu eyleminin mevcut soruşturma dosyasından tefrik edilerek suç yeri itibariyle yetkili ve görevli Kadıköy Cumhuriyet Başsavcılığına gönderilmiştir. 

DVD inceleme tutanağı;

Şüpheli Emcet Olcaytu’ nun Kadıköy Eğitim Mah. Nahitbey Sok. No.4 sayılı ikametinde ele geçirilen 63 adet DVD’ nin yapılan incelemesinde;

-34-38 numaralı DVD’ler içerisinde porno resim ve videoların, 

-49 DVD içerisinde “Berlin-Talatpaşa” isimli klasör içerisinde, aralarında Doğu Perinçek, Kemal Alemdaroğlu’nun da bulunduğu 20 adet, gösteri yürüyüşü esnasında çekilmiş fotoğrafların,

-52 numaralı DVD içerisinde Ferit İlsever ile Gürbüz Çapan arasında yapılmış olan ve Gürbüz Çapan’ ın Cumhuriyet gazetesindeki hisselerinin talep edilmesi ile alakalı ses kaydının bulunduğu saptanmıştır.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape no: 5205, 27.02.2008 tarihinde saat:13.41’de Adil Serdar Saçan ile yaptığı görüşmede özetle; Emcet Olcaytu’ nun “müsait misiniz, yanınıza uğrayabilir miyim” dediği, Adil Serdar Saçan’ ın “tamam bir şey mi var” , Emcet Olcaytu’ nun “yani bir uğrayacaktım”, Adil Serdar Saçan’ ın “anladım” şeklinde görüştükleri, şüphelilerin telefonda açık konuşmamak için gayret sarf ettiklerinin değerlendirildiği,

Tape no: 5206, 28.02.2008 tarihinde saat:21.06’da Tunç Akkoç ile yaptığı görüşmede özetle; Tunç Akkoç’ un “yarın Yıldız’da eylem yapıyoruz, şöyle bir pankartımız var, Özcan’ ın fotoğrafı, Yusuf Ziya Özcan, Tayyip ERDoğan, bi de işte Abdullah GÜL’ ü yapıcaz da sıkıntı olur mu, altına şey yazıcaz, istifa Amerika’ya” dediği, Emcet Olcaytu’ nun “pankartı elinizden alırlar, onu bilmem, ama o pankart nedeniyle dava açılacak olursa bir şey olmaz, hukuki bir sorun yok orda” dediği, 

Tape no: 5210, 05.03.2008 tarihinde saat:16.10’da Veli isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Emcet Olcaytu’ nun “bu sorgu safhasında bir sürü insana Hurşit Tolon’ la görüştünüz mü, Şener Eruygur’ la görüştünüz mü, bunlar açık açık sorulmuş” dediği, Veli’ nin “çok enteresan, şeriatçı iktidardan kurtulmadıkça memleket düze çıkmayacak”, Emcet Olcaytu’ nun “1999 tarihinde yazılmış internette dolaşıyor bu metin, yani Ergenekon yapılanması, analiz, lobi... bunların hedeflerinin ne olduğu belli sorularında, ...oraya bakınca onların niyeti ORAYA KADAR KADEME KADEME GİTMEK, bir şeyler yapıyorlar bekliyorlar, bir şeyler yapıyorlar bekliyorlar, biraz da ne olacak acaba, çünkü etrafı yoklayarak gidiyorlar, görünüyor” dediği, 

Tape no: 5213, 05.03.2008 tarihinde saat:18.39’da Doğu Perinçek ile yaptığı görüşmede özetle;  Doğu Perinçek’ in “şimdi basın toplantısına Adil Serdar Saçan’ ı da davet etmeyi düşünüyorum, gel beraber yapalım diye, ne diyorsun” dediği, Emcet Olcaytu’ nun “o şimdi orada, ne söyleneceğine bağlı...”  diye karşılık verdiği, 

Tape no: 5217, 05.03.2008 tarihinde saat:19.31’de Adil Serdar Saçan ile yaptığı görüşmede özetle;  Emcet Olcaytu’ nun “45 dakika kadar önce ‘Başkan’ bir görüşmek istemişti... nasıl yapalım” dediği, Adil Serdar Saçan’ ın “telefonla zaten görüşmeyelim abi, telefona gerek yok” diye karşılık verdiği, 

Tape no: 5222, 16.05.2008 tarihinde saat:14.05’de Adil Serdar Saçan isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Adil Serdar Saçan’ ın “...abi pazartesi günü görüşelim, benim de seninle görüşmem lazım... Bayağı sinirlendim yani” dediği,

Tape no: 5225, 02.07.2008 tarihinde saat:08.58’de Tuğrul isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; TUĞRUL’ un “ne oldu, sizin telefonlar dinleniyordur da nedir durum” dediği, Emcet Olcaytu’ nun “...bütün memleket kendi sorumluluğunu Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı’na yükleyerek kurtulacaksa bir kıymeti yok, esas mesele bu değil ki, Başsavcı yaptı görevini” dediği, TUĞRUL’ un “zaten bir daha %47 almaz, %47 verenlerin çoğu salak” dediği,

Tape no: 5226, 03.07.2008 tarihinde saat:15.26’de Tuncay A. ile yaptığı görüşmede özetle; Tuncay A.’ nın “ben Turan Çömez beyle birlikte hareket ediyorum... gerçekçi bir takım bilgilere ulaşmam gerekiyor... görüşme yapmamız... beni bilgilendirmeniz mümkün mü... İddianame hakkında, gelişmelerden kendisini de bilgilendircem, ona göre bir hareket çizcez” dediği,

Tape no: 5227, 04.07.2008 tarihinde saat:22.06’de Hüseyin isimli şahıs,  Emcet Olcaytu’ nun telefonundan Ufuk isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Hüseyin’ in “...Savcı Zekeriya Öz’ ü kapak yapıyoruz sayıya... üzerine senin imzanı koyacağız …bir kafa atalım diyorum, defolsun gitsin ordan” dediği,

Tape no: 5241, 18.08.2008 tarihinde saat:15.25’de Adil Serdar Saçan ile yaptığı görüşmede özetle; Adil Serdar Saçan’ ın “...biliyorum o soruşturmanın nasıl olacağını, olduğunu, ...yalnız yavaş yavaş JİTEM’ e doğru kaymaya başladı da, bir kaysınlar da bakalım, orda asıl” dediği,

05.03.2008 günü saat:18.31 sıralarında Doğu Perinçek ile yaptığı telefon görüşmesinde; Doğu Perinçek’in “Yarın Pazartesi sabahleyin buluşalımda..Çünkü Yüksek HAKİM VE SAVCILAR KURULU'na bu Savcıyı şikayet edecem” dediği, E.Olcaytu’ nun “Zekeriya ÖZ müydü” dediği, Doğu Perinçek’in “Evet Zekeriya ÖZ sen 8 yıldır nerdeydin ondan sonra da bunları bilmem ne yapıyorsunuz kalkıyorsunuz alet oluyorsunuz Fettullah Hocalara efendim Ramazan AKYÜREK'lere Tayip ERDoğan'lara lan aklınız nerdeydi 8 yıldır…Bilecikte toplantı var ne benim Veli Küçük ile bi yerde elini sıktığım var” dediği, E.Olcaytu’ nun “Bunu bilgiye mi belgeye mi dayanarak yapacağız” dediği, Doğu Perinçek’in “Belgesi şu sorularını sormuş bunu Veli Küçük'e Emniyet İfadesi” dediği, E.Olcaytu’ nun “He o ifadeye dayanacakmıyız” dediği, Doğu Perinçek’in “Tabi dayanacağız… ” dediği, E.Olcaytu’nun “Tamam çok güzel var yani elimizde tamam” dediği, Doğu Perinçek’in “İfade elimizde yok ama öğrendik ifade metninde bulacağız bi kaç gün içinde..Gerekirse sorgularında bu soru Veli Küçük'e soruda bunlar sorulmuştur  diyeceğiz belgelidir diyeceğiz ondan sonra da sen diyeceğiz bunları nasıl sorarsın bi tertibin içindesin 8 yıl evel yani Türkiye Cumhuriyeti'ni yıkacak bi darbe hazırlığı yapılıyor 8 yıl siz bunun üstüne yatıyorsunuz üstelik hepsi baştan sona yalan... ben burda Zekeriya ÖZ'ün üzerine duracam…Ve görevinizi kötüye kullanıyorsunuz” “… hem tazminat davası açacam hem Yüksek Savcılar ve Hakimler Kuruluna şikayet edecem..Sen Yüksek Savcılar ve Hakimler Kurulunun şeyini bi internetten girip bakarmısın hangi maddeye dayanayacımızı falan” dediği tespit edilmiştir.

12.03.2008 günü saat:15.25 sıralarında Doğu Perinçek ile yaptığı görüşmede; Doğu Perinçek’in “… okudum o ORAKOĞLU'nun kitabını..20 sayfası bizden bahsediyor aslında bütün kitap adamların bütün şifrelerini ve hedeflerini ortaya koyuyor çok önemli…Şimdi ERGENEKON kitabını yazmadan onu bi mutlaka okuman lazım…Evet evet hızlı çıkartmak lazım çünkü ortalık bugün Yenişafak'ı gördün mü…O Yenişafak manşet PKK'ya silah yollamışız”  dediği, E.Olcaytu’ nun “He he o şeyi diyorsun başka şeylerde var”dediği, Doğu Perinçek’in “Evet evet peki bu aralara uğrayacan mı” dediği tespit edilmiştir.

d-Örgütsel İrtibatlar 

Nadir E. bat.alan2@gmail.com isimli e-posta adresi adına avrupakemalistplatform@googlegroups.com isimli e-posta adresinden aralarında isci_partisi@yahoogroups.com ve toplumsalgucbirligi@gmail.com isimli e-posta adreslerinin de bulunduğu muhtelif e-posta adreslerine gönderilmiş bir mesajın içeriğinde;

“From: emceto  KAREN FOGG  M. Ali Birand’ a NE DEMİŞTİ? "Türk tarihinin hakkından nasıl geleceğiz şekerim…" başlıklı Emcet Olcaytu’ ya ait olduğu değerlendirilen yazı içeriğinde;

       From: emceto 

 “KAREN FOGG  M. Ali Birand'a NE DEMİŞTİ?

"Türk tarihinin hakkından nasıl geleceğiz şekerim…" 

Operasyona verilen isime bakar mısınız: Ergenekon…

 Ergenekon demek, esaretten kurtuluş demektir 

 Geçtik birilerine mesaj verme hadisesini, geçtik operasyon daha soruşturma aşamasında iken yargılamaya kalkan bedbahtlara olan sinirimizi, Allah aşkına böyle bir terbiyesizliğin yapılmasına nasıl müsaade ediliyor, anlamak mümkün değil. 

 Kızgınlımıza sebep olan söz konusu durum budur! 

 Şimdi burada 'ne var bunda?' demeyin. Sen devlet olarak operasyonun adını Ergenekon koyarsan, basının kendini bilmez, edepsiz temsilcileri de; operasyonun adını "ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ " diye, algılar ve o şekilde halka duyurur. 

 Biraz edep, biraz insaf, biraz da tarihe ve değerlere karşı saygı diyoruz. Bulunamaz mıydı başka bir isim? 

 Ergenekon demek, Türk demektir. 

 Ergenekon demek, esaretten kurtuluş demektir. 

 Ergenekon demek, yeniden devlet kurabilmektir. 

 Ergenekon demek, Türk'ün şanıdır, inancının ve azminin sonucunda zafere erişinin adıdır… 

 Bu, nasıl kendi tarihine saygı ve bağlılık ifadesi olabilir? 

 Nasıl unutabiliriz tarihimizi ve değerlerimizi baltalayarak yükselemeyeceğimizi? 

 Hem bir taraftan yasa dışı faaliyet gösteren organize suç örgütüne operasyon yapacaksın, diğer taraftan da 'Ergenekon' adını vererek, 'Terör Örgütü' ile ilişkilendireceksin. 

Yazık! 

Gerçekten çok yazık! Acaba kaç milletin tarihinde; bin bir meşakkatle ve akıl yoluyla, dört yüz yıl dört tarafı sarp ve yüksek dağlarla çevrili vaziyetten kurtuluşu olmuştur. 

 Atalarımızın yeniden dirilişe geçmek adına en büyük miras olarak bıraktıkları Ergenekon'u; zamane Türk gençliğine doğru-dürüst anlatarak övünmelerini sağlamak yerine, sözde suç örgütüne karşı yapılan operasyona isim vererek duyurma yoluna gidiyoruz” şeklinde beyanların bulunduğu,

Şüpheli Emcet Olcaytu’ nun kullandığı 0535 496 99 22 numaralı telefonun, Aydın GERGİN, Doğu Perinçek, H.Ümit Sayın, Hayati Özcan, Hikmet ÇİÇEK, M.Adnan Akfırat, Nusret SENEM, Serhan Bolluk ve Yusuf BEŞİRİK’ in kullandığı cep telefonu ve sim kart rehber bilgisinde yer aldığının tespit edildiği,

Şüpheli Emcet Olcaytu’ nun dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu telefon görüşmelerinin sayısı şöyledir:

Adil Serdar Saçan





3 

 Adnan Türkkan





24 

 Aydın GERGİN





25

 Doğu Perinçek





24 

 Emin Gürses






3

 Hikmet ÇİÇEK





1 

 Nusret SENEM





14

 Serhan Bolluk





            3 

 Tunç Akkoç





           38

e-E. Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Şüpheli Emcet Olcaytu’nun ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ içinde Doğu Perinçek ve Adil Serdar Saçan ile irtibatlı olarak faaliyette bulunmaktadır. 

“Ergenekon Analiz Yeni Yapılanma Yönetim ve Geliştirme Projesi” başlıklı dokümanda; “Medya” başlığı altında medyanın en yararlı reklam aracı olduğu, 20.yüzyılda istihbarat örgütlerinin medyadan sonuna değin yararlandıkları, Ergenekon’ un da medya kuruluşlarını kontrol etme yönündeki faaliyetlerini kendi medya kuruluşlarını oluşturarak mevcut ulusal ve uluslararası oluşumların doğal işleyişi içinde örtülü bir biçimde etkileme, denetleme, kontrol altına alma yöntemini uygulamaya koyması gerektiği, “Lobi” isimli örgütsel dokümanın “Hukuk” başlığı altında; hukuk departmanının, 1 başkan 5 yardımcıdan oluştuğu, organizasyonun girişim ve faaliyetlerinin mevcut yasaların hukuksal temeline dayandırılabilmesi çalışmalarını yürüttüğünün belirtilmektedir.

“Fabrikatör” isimli doküman içeriğinde; Doğu Perinçek ve grubunun yapısı ve faaliyetlerini anlatan bir çalışma raporu olduğu, bu çerçevede Doğu Perinçek ve grubunun Mao ZEDUNG yolunu benimsedikleri, çok iyi istihbarat toplama yapılarının olduğu, arşivlerinde kişilerle ilgili ciddi manada bilgi ve belgelerin bulunduğu, bu bilgi ve belgeleri genellikle skandal içerikli provokasyon amaçlı kullandıkları, Doğu Perinçek’ in hukukçu olduğu, faaliyetlerini hukuki zemine oturtmakta titiz davrandığı, yarar sağlayıcı her türden güç odağı ile işbirliği içinde olmasının en belirgin özelliği olduğu, siyasi faaliyetlerini tavandan tabana yayılma biçiminde çok yönlü ve çok amaçlı skandal-provokasyon yöntemleri ile gerçekleştirdiği, toplumun duyarlı olduğu her konuda provokasyonların oluşumuna zemin hazırlanmasının sağlandığı, provokasyon amaçlı faaliyetlerin tümünde skandalın örtü işlevi gördüğü, eylemlerde sergilenen skandalların gerçekte seçilen hedefi ve belirlenen amacı örttüğü, böylece eylemlerin çözümlenmesinin engellendiği ifade edilmektedir.

 Doğu Perinçek’ inERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün üst düzey yöneticisi olma suçundan dolayı tutuklandığı, hakkında kamu davasının açıldığı, şüpheli Emcet Olcaytu’ nun da Doğu Perinçek ile örgütsel irtibat içinde bulunduğu, onun talimatları doğrultusunda hareket ettiği anlaşılmaktadır. 

Şüphelinin yukarıda açıklandığı şekildeERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜne üye olarak örgütün amaçları doğrultusunda kendisine verilen görev ve talimatlar doğrultusunda hareket ettiği, bu bağlamda örgütün hukuk ve medya departmanında görevli olduğu,  ikametinde yapılan aramada, ayrıcaERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ soruşturmasını yürüten C.Savcılardan biri ile ilgili fişleme evrakı ile kişisel bilgileri bulundurduğu,ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ soruşturmasını yürüten kamu görevlilerini araştırıp isim isim listelediği, bu kişilerle ilgili fişleme amaçlı veri topladığı, (ikametinde fazla miktarda çocuk pornosu ile ilgili fotoğraf ve CD’ler ele geçirilmiş olup evrak ayrılarak ilgili C.Başsavcılığına gönderilmiştir), Ferit İlsever ile Gürbüz Çapan arasında yapılan ve kayda alınan görüşmeyi temin edip 52 nolu DVD içersinde muhafaza ettiği, böylece özel hayatın gizliliğini ihlal ettiği anlaşılmakla;

Sanığın işlemiş olduğu suçlar nedeniyle eylemlerine uyan TCK. nın 314/2, TCK’nun 134/1, 135/1, 137/1-b, 3713 sayılı Terörle Mücadele Kanununun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri  gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

23-Şüpheli Adnan Türkkan

a-Savunmaları

Emniyet beyanı;

Atilla İlhan Kültür Merkezi’ nin kendi adına kayıtlı olup merkezin yöneticiliğini yaptığını, Tüm Gençlik Birliği Derneği, İşçi Partisi ve ADD Çankaya Şubesine üye olduğunu, Ekim 2006-Mart 2008 tarihleri arasında Türkiye Gençlik Birliği başkanlığını yaptığını,ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ hakkında bildiklerinin medyadan okuduğu haberlerden ibaret olduğunu, Ergenekon ve Lobi isimli dokümanlar ile ilgisinin bulunmadığını, dokümanlarda belirtilen yöntem ve prensiplerin kimler tarafından belirlendiğini bilmediğini,

Doğu Perinçek’ in üyesi olduğu İşçi Partisinin Genel Başkanı olduğunu, kendisi ile yüz yüze görüştüğünü, 

Ferit İlsever’ in Talat Paşa Komitesinin Genel Sekreteri olduğunu, kendisi ile samimiyetinin ve ilişkisinin bulunmadığını,

Tunç Akkoç’ un İşçi Partisi Öncü Gençlik İl Başkanı ve aynı zamanda Türkiye Gençlik Birliği Üyesi olduğunu, TGB’ nin etkinliklerine birlikte katıldıklarını, 

Ufuk BÜYÜKÇELEBİ’ nin Tercüman Gazetesi genel yayın yönetmeni olduğunu, kendisi ile çalıştığı gazetede bir kez görüştüğünü, TGB’ yi anlattığını, ismi geçen diğer şüphelileri ise tanımadığını beyan ettiği,

05.05.2008 günü saat 17.15’ te Seval YURTÇİÇEK ile A. Hurşit Tolon arasında yapılan telefon görüşmesinde; Seval YURTÇİÇEK’ in “Paşam merhaba ben Seval, Türkiye Gençlik Birliğinden, şimdi bizim bir yürüyüşümüz var. 16-19 Mayıs’ ta” dediği, Hurşit Tolon’ un “yok öyle paldır küldür, bana bir şey söylemeyin yani” dediği, Seval YURTÇİÇEK’ in “ yok yok anlatacağım, müsaitseniz, perşembe günü biz şeye geldiğimizde anlatmak istiyoruz.” dediği, Hurşit Tolon’ un “Önce bir başkanla filan bir gelin. Sizinle görüşeceğim bazı şeyler var” dediği, Seval YURTÇİÇEK’ in “Tabi, biz bu gün Selda Hanım’ ın yanına da gittik. Bazı sıkıntılar varmış.” dediği, Hurşit Tolon’ un “Sıkıntılar değil. Benim memnuniyetsizliğim var. Ne demek sıkıntı... Benim bazı memnun olmadığım hususlar var. YANİ MESELA BURDA GÖREV VERDİK SİZE, GÖREVİ YAPMADINIZ.” dediği, Seval YURTÇİÇEK’ in “ İşte orda bazı yanlış anlamalar olmuş.” dediğinde Hurşit Tolon’ un “Olmaz. Beni yanlış anlamayacaksınız kardeşim. Ben bu yaşa gelmişim. Anlamıyorum da benim torunum yaşındaki insanlar yanlış anlayınca üzülürüm. BEN SİZİN İÇİN HER DELİĞE KOŞUYORUM. Öyle onu gelince görüşelim perşembe günü” şeklindeki telefon görüşmesi şüpheliye sorulduğunda cevaben; Ahmet Hurşit Tolon’ u tanımadığını, Seval YURTÇİÇEK’ in TGB üyesi olduğunu, Ankara TGB’ de ki konumunu bilmediğini, Seval YURTÇİÇEK’ in Hurşit Tolon ile hangi amaçla görüştüğünü, aralarında ne gibi bir ilişki bulunduğunu bilmediğini, Hurşit Tolon’ un vermiş olduğu görevin ne görevi olduğunu da bilmediğini,

Namık Kemal BOYA isimli şahsın 68’ liler Birliği Vakfında yönetici olduğunu, şahıs ile çeşitli panel ve konferanslarda görüşmeleri olduğunu, 

Atilla SARP’ ın 1968-1969 yıllarında bir dönem DEV-GENÇ Genel Başkanlığı yaptığını, İstanbul Üniversitesinde düzenlenen bir forumdan sonra Atilla SARP’ ın Atilla İlhan Kültür Merkezine geldiğini, kendisi ile burada sohbet ettiğini, bunun dışında Atilla SARP ile aralarında herhangi bir ilişki bulunmadığını,

Kırmızı-Beyaz isimli derginin sahibi olduğunu ve sorumlu yazı işleri müdürlüğünü yaptığını, 

B. A isimli kişinin TRT’ de Sınırlar Arasında isimli programı hazırlayan ve sunan gazeteci olduğunu, TRT’ deki görevinden alındığını, niçin görevden alındığını bilmediğini, B. A.’ nın görevinden alınması ile ilgili basın toplantısı düzenlediğini, kendisinin TGB yöneticisi olması sebebi ile yapacağı basın açıklaması hakkında B.A.’ nın kendisine bilgi verdiğini, 

R.Z.’ nin gazeteci olduğunu, Yıldız Teknik Üniversitesi’ nde TGB tarafından düzenlenen panelde konuşmacı olduğunu, R.Z.’ nin kendisine, yaptığı konuşmanın Ulusal Kanal’ da verilip verilmeyeceğini sorduğunu, ancak kendisinin Ulusal Kanal ile arasında özel bir bağın bulunmadığını, 

Çağdaş Eğitim Vakfı ile arasındaki ilişki sorulduğunda cevaben; Çağdaş Eğitim Vakfı’ nın başkanlığını Gülseven YAŞER’ in yaptığını, Çağdaş Eğitim Vakfı’nın ayda bir sefer öğrencilere burs dağıtmak için TGB’ ye ait Atilla İlhan Kültür Merkezi’ni kullandığını, kendisinin TGB’ nin hayata geçirdiği Atilla İlhan Kültür Merkezinin genel sorumlusu olduğunu, 

01.07.2008 tarihinde Beyoğlu İlçesi, Meşrutiyet Caddesi, No: 3 Kat: 2 sayılı adreste yapılan aramada el konulan belgelerde yapılan incelemelerde;

Üst kısmında TGB Atilla İlhan Kültür Merkezi ambleminin bulunduğu, “Sayın Türkan SAYLAN” diye başlayan ve son kısmında “Adnan Türkkan Türkiye Gençlik Birliği Genel Başkanı” ibareleri yazılı olan imzalı belge,

1-sıra numarası ile numaralandırılan diğer belgenin Sevgi Erenerol adına düzenlenmiş, “ Bağımsız Türk Ortodoks Patrikhanesi Basın ve Halkla İlişkiler Sorumlusu” ibareleri bulunan kartvizit,

2-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin üzerinde “Semih Tufan Gülaltay Başkan ve Ulusal Birlik Hareketi Platformu” ibarelerinin bulunduğu kartvizit,

14/2-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin üzerinde “Yeniden Kuvayi Milliye Hareketi Derneği” ibareleri bulunan “Hakkı SEVİM Genel Başkan” yazılı kartvizit,

14/3-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin üzerinde “Avukat Kemal Kerinçsiz “ve başka avukatlarında isimlerinin yazılı olduğu kartvizitlerin ele geçirildiği, ele geçen belgelerde isimleri yazılı olan kişilerle arasındaki ilişki şüpheliye sorulduğunda cevaben; bu şahıslar ile arasında herhangi bir ilişki olmadığını, Kültür Merkezinde elde edilen kartvizitlerin kime ait olduğunu bilmediğini beyan ettiği, 

Aynı adreste yapılan aramada S/N ( S01JJ20Y540295) seri numaralı SPO 441 N ibareli P/N 0881J2FY546859 numaralı harddisk de yapılan incelemede “referans.doc” isimli dosyanın “Genelkurmay Başkanlığı Harp Akademileri Stratejik Araştırmalar Enstitüsü Referans Mektubu”  başlıklı belge olduğunun tespit edildiği, bu belgeyi hangi maksatla bulundurduğu sorulduğunda cevaben; harddiskin Atilla İlhan Kültür Merkezine ait olduğunu, bu belgeden bilgisinin olmadığını, belgenin internetten indirilmiş olabileceğini, ne amaçla bilgisayarda bulunduğunun bilmediğini beyan ettiği,

    Savcılık beyanı;

Emniyette verdiği ifadenin doğru olduğunu, tekrar ettiğini, Türkiye Gençlik Merkez Kurulu Üyesi olduğunu, gelir getirici bir işinin olmadığını, İşçi Partisi üyesi olduğunu, Doğu Perinçek’ i tanıdığını, Tunç Akkoç’ u tanıdığını, Öncü Gençlik’ in İstanbul il başkanı olduğunu, 

Seval YURTÇİÇEK’ in TGB üyesi olduğunu, Seval YURTÇİÇEK’ in Hurşit Tolon ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde Hurşit Tolon’ un “Ben sizin için her deliğe koşuyorum.” sözlerinden bir şey anlamadığını, 

Ele geçirilen kredi kartları ile bankamatik kartlarının kendisinden elde edilmediğini, nereden çıktığını bilmediğini, kartların üzerinde yazılı isimlerden bazılarını tanımadığını,ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ Üyesi olmadığını, örgüt ile ilgisinin olmadığını beyan ettiği,     

b-Elde Edilen Dokümanlar ve Deliller

Şüpheli Adnan Türkkan’ ın İlimiz Beyoğlu İlçesi Meşrutiyet Caddesi No:3 Kat:2 sayılı adreste yapılan arama işleminde çok sayıda evrak, ajanda, videokaset, CD ve not kâğıtları bulunarak el konulduğu, el konulan malzemelerin yapılan incelemesinde;

1-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; Sevgi Erenerol isimli şahıs adına düzenlenmiş "Bağımsız Türk Ortodoks Patrikhanesi Basın ve Halkla İlişkiler Sorumlusu" ibareleri bulunan kartvizit olduğu,

2-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde Semih Tufan Gülaltay Başkan ve "Ulusal Birlik Hareketi Platformu" ibarelerinin bulunduğu kartvizit olduğu,

3-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde 2008 ibaresi bulunan bordo renkli içerisinde el yazımı ile yazılı birçok şahsa ait isim soy isim ve telefon numaralarının bulunduğu,

4-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde Bilir Matbaacılık ibaresi yazılı lacivert renkli ajanda içerisine, Türkiye Gençlik Birliği ile ilgili el yazımı ile yazılan içerisinde; “Milli Hükümet Programı Konferansı, Doğu Perinçek eylem takvimi, Kanal Türk-T.Özkan’ la görüşme,(Adnan Türkkan) Vatansever Gençlik hareketi ve görevlerimiz” vb. başlıklarının bulunduğu ajanda olduğu,

7- sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; “1” ile başlayıp “9” ile biten içerisinde “Sezen Cumhur ÖNAL, Bedri BAYKAM, Tarık AKAN, Tuncay Özkan, Sabih KANADOĞLU” vb. isim ve telefonlarının olduğu listenin bulunduğu,

8-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; 1’den başlayıp 5'e kadar numaralandırılmış, üzerinde Ad-soyad, telefon, kurum, bilgi, E-posta ibarelerinin yazılı olduğu, içeriği incelendiğinde “Adnan Akfırat, Şener Eruygur, Mustafa SARIGÜL, Nur SERTER” vb. isimlerinin olduğu,

9-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde Türkiye İş Bankası Bankamatik ibaresi bulunan 23.04 2008 ve 02.06.2008 tarihli Mustafa TUNCA isimli şahsa ait (2) adet dekont olduğu,

10-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde “Türkiye
Komünist Partisi Program” ibarelerinin bulunduğu 20 sayfalık el kitapçığı olduğu,

11-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; “1-3” arası 
numaralandırılmış, Mali Komisyon toplantısı el yazısı ile yazılmış, notlar
incelendiğinde; “burs alacak TGB’ lilerin belirlenmesi, Borçlar-Ödemeler, Kaynak
Yaratma-Kısa vadeli” yazılarının bulunduğu, “28.05.2007 tarihli gelir-gider” ibarelerinin bulunduğu, “30.05.2007 tarihli, Öncü Gençlik Yönetim Kurulu başlıklı” yazılarının olduğu,

12-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; 1’den başlayıp 6’ya
kadar numaralandırılmış el yazısı ile yazılan yazının l. ve 2. sayfası
incelendiğinde; “İstanbul Üniversitesi Adnan Türkkan’ ın oy birliği ile TGB Genel
Başkanlığına seçildiği, TGB’ nin hızla yaygınlaşarak başta 77 Üniversite olmak
üzere tüm il ve ilçe merkezlerinde örgütlenmeyi hedeflediği, TGB’ yi anlatan
broşür, kuruluş bildirgesi ve etkinlik görüntülerinden oluşan CD hazırlanıp talep
eden İllere dağıtılacağı”, -3, 4, 5, 6 sıra numarası ile numaralandırılan sayfalar incelendiğinde, Ad-Soyad, Telefon, Okul, E-posta ibarelerinin olduğu el yazısı ile yazılmış notların olduğu,

13-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde “Marmara”
ibaresi ile başlayan 1’ den 44’ e kadar isim-soyad ve parasal değerlerin yazılı
olduğu, son kısmında “Toplam:540 YTL” ibarelerinin bulunduğu not kağıdı olduğu,

14/2-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde “Yeniden Kuvayi Milliye Hareketi Derneği” ibarelerin bulunan “Hakkı SEVİM Elk. Mühendisi Genel Başkan” yazılı olan kartvizit olduğu,

14/3-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde “Avukat Kemal Kerinçsiz, Erkan AKKAZ, Mehmet BİLGİN, Mustafa Yılmaz” ibareleri yazılı olan kartvizit olduğu,

14/4-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üst kısmında “TGB Atilla İlhan kültür Merkezi” amblemlerinin bulunduğu,"Sayın: Türkan SAYLAN" diye başlayan son kısmında ise “Adnan Türkkan Türkiye Gençlik Birliği Genel Başkanı” ibareleri yazılı olan, Adnan Türkkan isimli şahıs tarafından imzalandığı değerlendirilen bir sayfa yazı olduğu,

14/5-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde “Türkiye Gençlik Birliği 1.Genel kurultayı faaliyet raporu” ibareleri bulunan, 3 sayfadan ibaret raporun 1. sayfası incelendiğinde; “10 Mart 2007 Cumhurbaşkanlığı makamının Cumhuriyet yıkıcılarına teslim edilemeyeceğini ilan ettik. Ve çalışmalarımıza başladık, 28 Nisan 2007 Ankara Üniversitesi Dil ve Tarih coğrafya Fakültesi önünde “Abdullah GÜL Çankaya'ya çıkamaz! Atatürk'ün emrindeyiz” gençlik mitingini düzenledik”,

-Raporun 3. sayfası incelendiğinde; “21 Mart 2008 tarihinde “Ergenekon Operasyonu “kapsamında Cumhuriyet Gazetesi başyazarı İlhan Selçuk' un, İstanbul Üniversitesi eski rektörü Kemal Alemdaroğlu' nun, İşçi Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek' in de aralarında bulunduğu aydınlarımızın gözaltına alınmasının ardından, Demokratik kitle örgütleriyle birlikte ortak basın açıklamaları düzenledik" şeklinde yazılarının olduğu”,

14/6 1’den 5'e kadar numaralandırılan belgenin üzerinde Ad-soyad, telefon, kurum, ibarelerinin yazılı olduğu, içeriği incelendiğinde; “Sabih KANATOĞLU, Tayfun TALİPOĞLU, Vural SAVAŞ, Şener Eruygur, Mustafa SARIGÜL” vb. isimleri yazılı olan listenin olduğu,

14/7-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde ad soyad, Unvan, telefon ibarelerinin olduğu kırmızı ve siyah tonlarla yazılmış olan yazı olduğu;

14/8-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde “İşçi Partisi, Öncü Gençlik İstanbul İl örgütü Ağustos 2007 gelir gider tablosu” ibarelerinin bulunduğu, l’den 4’e kadar numaralandırılmış tablo ve yine “İstanbul İli Öncü Gençlik Şubat 2008 tahmini Gelir Gider tablosu listelerinin” olduğu,

14/11-sıra numarası ile numaralandırılan belgenin; üzerinde “Örgütsel durum ve hedefler” başlıklı bir sayfa yazı incelendiğinde; “Geride bıraktıkları iki yıl sonunda gençliğin nabzını tuttukları, gençlik hareketine yön veren ve Türkiye genelinde yaygınlık kazanmış, bir örgütlülük düzeyine ulaşmış bulundukları, bu geniş ABD ve AB karşıtlığı zemininde gelişen ve dalga dalga yükselen örgütlenme eğilimini, kucaklama ve kuvvete dönüştürmek, örgütsel açıdan TGB' nin önündeki kritik meseledir. TGB yönetimleri ve kadroları bu eğilime göre vaziyet almalı ve adım atmalıdır, Bu görevleri yerine getirmek için her TGB üyesinin kendi ilişkilerini harekete geçireceği bir örgütlenme seferberliği başlatıyoruz. Özellikle TGB' nin kurulu olmadığı ya da zayıf olduğu illerde bu çaba sonunda yeni üyeler kazanacak, yeni temsilciler bulacak yeni yönetimler bulacağız, Buradan hareketle önümüzdeki dönem temsilcimizin bulunduğu 15 ilde Şube kurmayı ve yeri 10 ilde temsilcilik düzeyinde örgütlenmeyi hedefliyoruz” şeklinde yazıların olduğu,

14/12- 1.  sayfasında; Üzerinde Akkart Extra Masestro ibareleri bulunan;

1-Funda ÇAKAN adına düzenlenmiş, 5890 0440 8208 2249 numaralı bankamatik kartı,

2-Pınar Akkoç adına düzenlenmiş 5890 0440 9330 3030 numaralı bankamatik kartı,

3-Deniz KEL adına düzenlenmiş 5890 0440 8304 9056 numaralı bankamatik kartı,

4-Doğucan TANRIKULU adına düzenlenmiş 5890 0440 8303 3568 numaralı bankamatik kartı,

5-Tolga ERDEN adına düzenlemiş 5890 0440 8296 4313 numaralı bankamatik kartı,

6-Ayla Ebru BALÇIK adına düzenlemiş 5890 0440 7233 3214 numaralı bankamatik kartı,

7-Begüm DANDİK adına düzenlenmiş 5890 0440 8213 2319 numaralı bankamatik kartı,

8-Mehmet ŞAVKAR adına düzenlenmiş 5890 0440 8213 8736 numaralı bankamatik kartı,

9-Erkan Can ÇAKIROĞLU adına düzenlenmiş 5890 0420 0457 2487 numaralı bankamatik kartı,

14/12-2. sayfasında üzerinde Türkiye İş Bankası Bankamatik

Visa Electron ibareleri bulunan;

1-Deniz KEL adına düzenlenmiş 4543 1401 5129 4626 numaralı banka kartı,

2-Erkan Can ÇAKIROĞLU adına düzenlemiş 4543 1401 5202 9641 numaralı banka kartı,

3-Tolga ERDEN adına düzenlenmiş 4543 1401 5178 1762 numaralı banka kartı,

4-Funda ÇAKAN adına düzenlemiş 4543 1401 1891 8788 numaralı banka kartı,

5-Ayla Ebru BALÇIK adına düzenlemiş 4543 1401 5019 8992 numaralı banka kartı,

14/12-3.    sayfasında; üzerinde Garanti Paracard Maestro ibareleri bulunan;

1-Deniz KEL adına düzenlenmiş 5893 1846 3862 4024 numaralı banka kartı,

2-Erkan Can ÇAKIROĞLU adına düzenlenmiş 5893 1845 6428 0825 numaralı banka kartı,

3-Atakan Can ŞAHİN adına düzenlenmiş 5893 1847 2468 9386 numaralı banka kartı,

14/12-4, sayfada üzerinde Vakıfbank Bankomat 724 ibareleri bulunan; Erkan Can ÇAKIROĞLU adına düzenlenmiş 4910 0502 6097 2415 seri numaralı banka kartı.

14/12-5.sayfada Üzerinde Bonus ibareleri bulunan; Caner TAŞPINAR adına düzenlenmiş 6762 5549 8228 0829 seri numaralı kredi kartı olduğunun tespit edilmiştir.

Şüpheli Adnan Türkkan’ a ait, LENAVO Bilgisayar içerisinden çıkan, Samsung marka ve S01JJ20Y540295 seri numaralı harddiskte;

“Kadıköy İlçe Kongresi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; 7. Kongre başlıklı belgenin 11 sayfadan ibaret olduğu, ayrıca söz konusu belge içerisinde Ulusal Kanal ve Mali Mesele Üzerine başlığı altında; “Partimizin politikalarını,  ABD ve AB’ nin Türkiye üzerine oyunlarını, işçi, köylü mücadelelerini, Kıbrıs ve Sözde Ermeni Soykırımı iddialarına karşı düzenlenen ulusalcı eylemleri hep Ulusal Kanal sayesinde halkımıza duyurduk ve duyurmaya devam ediyoruz. Bütün üyelerimizin kabul etmesi gereken Ulusal Kanal’ ın zorunluluğu ve olmazsa olmaz varlığıdır. Artık parti Ulusal kanal, Ulusal Kanal parti demektir. Partimizin Ulusal cepheye önderliği de Ulusal Kanal’ın varlığıyla mümkündür. Bu yüzden Ulusal Kanal’ın mali problemini parti birinci mesele yapmalıdır. Fakat bu diğer meseleleri göz ardı etmek olmadığı gibi herkesin sadece bu meseleye kilitlenmesi de demek değildir. Bu mesele parti kurmaylığın istikrarlı ve akılcı çözümler üretmesi örgütlerimizin ve üyelerimizin de çözüm getirecek bu talimatları yerine getirmesiyle mümkündür… Fakat çözüm konusunda altı çizilmesi gereken husus meselenin istikrarlı ve akılcı çözümlerle ele alınmasıdır. Çünkü Ulusal Kanal’ın düşmanı büyüktür ve her zaman için Ulusal Kanal’ ın para problemi olacaktır. Bu da çok doğaldır. ABD ve AB emperyalizmine kafa tutmak kolay bir şey değildir. Bu nedenle Örgütlere sadece kampanyalarla, yayın satışlarıyla, ATABE satışlarıyla para sıkıntısını çözeceğiz demek bilimsel bir yaklaşım olamaz. Herkes şunu görmelidir ki Ulusal Kanal görsel medya içinde tek başına mücadele yürütmektedir. Bu yüzden İşbirlikçi basın, Hükümet ve Mafyokrasi sistemi her zaman için Ulusal Kanal’ın yayınını engellemeye çalışacak, önünü tıkayacak, elinden geleni ardına koymayacaktır… O zaman yapılması gereken Ulusal Kanal’ ı sürekli olarak finanse edebilecek çözümlerin yaratılmasıdır. Örgütlerden toplanan bağışlar, para kampanyaları, yayın ve ATABE satışları elbet gereklidir, olmalıdır da fakat Ulusal Kanal’ ın açığı bu şekilde kapatılamaz. Parti örgütlerinin topladığı bağışlar bir program dahilinde ele alınmazsa belirleyici değil talidir. Bu nedenle Örgütlerden gelişigüzel toplanan gelirler çözüm konusunda belirleyicidir tespitinde bulunmak, örgütleri bu konuda zorlamak, Örgütlerin gücünün ötesinde hedefler koymaktır. Bu da örgütlerimizi aşar ve gerçek anlamda gücümüzü zayıflatır… Bu nedenle Mali büronun sürekliliği olan akılcı çözüm programları çıkartması gerekmektedir. Ayrıca mali büronun Uluslararası ilişkiler bürosuyla sıkı bir diyalog içinde olması, Başta Çin olmak üzere Müttefikimiz olan bütün dünya ülkeleri ile çok yönlü ilişkilerimizin geliştirilmesi mali konuda da büyük fayda sağlayacaktır… Bu nedenle Uluslararası ilişkiler konusunda çok sayıda uzman kadronun yetiştirilmesi partimizin önüne koyması gereken hedeflerdendir.” şeklinde beyanlar yer almaktadır.

Şüpheli Adnan Türkkan’ın İlimiz Beyoğlu İlçesi Meşrutiyet Caddesi No:3 Kat:2 sayılı adreste yapılan arama işleminde çok sayıda evrak, ajanda, videokaset, CD ve not kâğıtları bulunarak el konulduğu, El konulan CD’lerin yapılan incelemesinde;


-Üzerinde Kopya 27 Arşiv/Cv Adnan Türkkan Kültür Merkezi BenQ marka CD incelemesinde;



İşçi Partisinin 3 Kasım seçimlerinden sonra politikacı ve diğer sosyal grupları çevresine topladığı, eylemde ve fikirde önderliklerini ortaya koyduklarını, DYP, BBP, MHP ve DSP yöneticilerinin destek verdiği Denktaş Mitingi, Ülkücü ve Atatürkçü gençlerle beraber gerçekleştirilen 30 Ağustos Eylemi, Kemal Alemdaroğlu’nun görevden alınana kadar İstanbul Üniversitesi’nde düzenlenen Ulusalcı sempozyumlar yapıldığı, Rauf DEKTAŞ ile Kıbrıs konusunda eylem birliğinin sağlandığı, 9. Cumhurbaşkanı Süleyman Demirel’den alınan açık destek, Eski Genelkurmay Başkanı İsmail Hakkı Karadayı, MGK Genel Sekreteri Tuncer Kılınc’ ın, 24 Temmuz 2005’de bir çok öğretim üyesi, aydın, siyaset adamı ve Rauf Denktaş’ın katılımıyla gerçekleştirilen Lozan Çıkartması, Ermeni Soykırım yalanına karşı mücadele kampanyası ve Talat Paşa Harekatı örnek verebileceği başlıca gelişmeler olduğu, İşçi Partisi Genel siyasetiyle sadece Türkiye’de değil Avrupa ve Asya ülkelerinde de büyük etki yarattığı, Ulusal kanal’ın yayın ve finansmanı parti için büyük bir mesele teşkil etmekte olduğu,  Ulusal Kanal Partimizin genişlemesi için şart olduğu,


Devamında; “12 Mart 1971 Muhtırası” başlıklı 10 sayfa olarak hazırlanmış yazı olduğu tespit edilmiştir.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape no: 7016, 12.05.2008 tarihinde saat:10.42’ de Tunç isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Adnan Türkkan’ ın “ Bi de bu USİAD’ ın telefonu var mı sende... Şeyi Gaye hanımla konuştuk. O birkaç şey konuşacak. Bize dönecek... Yoğunuz falan filan dedi ama en azından götürürüz maddi 250 katkı payı...” dediği,

Tape no: 7018, 13.05.2008 tarihinde saat:19.08’ de X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  Adnan Türkkan’ ın “...Şey Atilla S. buradaydı. DEV-GENÇ genel başkanı, önceki, güzel bir forum oldu İstanbul Üniversitesinde, şimdi Kültür Merkezine geldi. Biraz sohbet ettik burada. Gönderdik... Başıbozuk tayfadan gençler gelmişti. Onlara da çok güzel cevaplar verdi.” dediği, 

Tape no: 7019, 16.05.2008 tarihinde saat:10.34’ de Oya isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  ÇEV aracılığıyla yapılacak bağıştan bahsettikleri görüşmenin devamında, Adnan Türkkan’ ın “... Gülseven hanım gelince mi konuşuruz.” dediği, Oya’ nın “ ... Şimdi bizim üzerimizden geçerse 7,5 milyar bağış yapacaklar. O bağışı biz vereceğiz. Çarpı bağışı olacak... Bunu yönetim kurulu hani sizden bu şekilde bu kadar katkı neden yapılıyor gibi bir soru şeyi gelirse bize... Onu yönetim kurulu kararından geçireceğim, ödemesini yapacağım size, bana peki fatura ÇEV adına kestirebilecek misiniz 2000 YTL’lik... 2000 lirasını bize kessinler. Karşılığında da size ödeme yapalım. Makbuz falan gerekmiyor zaten, fatura alınca...” dediği

Tape no: 7023, 20.05.2008 tarihinde saat:13.29’ da Mustafa isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  Mustafa’ nın “...Rakı için para yok. Para harbiden suyunu çekti... Bu şeyle ilgili tebliği ne yapacağız.” dediği, Adnan Türkkan’ ın “ Rahat ol, rakılar benden, sen ayıp ediyorsun. Bi kamyon rakı alacak paramız var. Beş haneli aldın mı hiç şimdiye kadar. Beş haneli bağış... Yani 10.000 rakamını 10.000... şimdi 5 haneli rakama geçiyoruz...” dediği, toplanan bağışların bu şekilde keyfi olarak harcandığının değerlendirildiği, 

Tape no: 7027, 07.06.2008 tarihinde saat:12.33’ de Tunç isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Adnan Türkkan’ ın “Kanal 1’den arıyorlar da onlar şimdi isim bekliyorlar bizden... 2 bayan dedim... 2 bayan soruyor da 1 tanesini verelim. Pınar’ ın adını verelim de 2.’yi araştırıyoruz diyelim... Yani dediğin gibi oyun oynayacaksak o biraz kötü olabilir.” dediği,

Tape no: 7029, 07.06.2008 tarihinde saat:12.39’ da Pınar A. isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Adnan Türkkan’ ın “ Kanal 1’den arayacaklar seni. Kanal 1 ‘den... Teke Tek Programına çağıracaklar seni tamam mı? Teke Tek programına bir bayan çağırdı... Şu anda hassaslar...Öğrenci olarak... Öğrenci kimliğinle... Cumhuriyetçi türban karşıtı bir bayan istemişlerdi bizden... Programda nasıl konuşacağını sen belirlersin tamam mı?” dediği, Pınar A.’ nın da “Anladım.” diye karşılık verdiği, 

Tape no: 7033, 01.07.2008 tarihinde saat:10.01’ de Önder isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Adnan Türkkan’ ın “Yeni gelişmelerden haberin var mı? Şey gözaltılar değil mi? Yani Şener Eruygur, Sinan Aygün, Mustafa Balbay, Hurşit Tolon’ u almışlar gözaltına... Şener Eruygur’ dan dolayı ADD örgütleri, ondan sonra Mustafa Balbay Cumhuriyet Gazetesi falan, bu gün eylem hareketlilik olur... Bu şey bir gelişme. Çok güzel bir gelişme abi. Çok güzel bir gelişme bence. Bu güne kadar kenarda kıyıda ADD falan kıyıda duruyordu. Bu süreçte dahil olmuş oldu. Yani iyi oldu. Yani Sinan Aygün’ ün alınması falan iyi oldu.” dediği tespit edilmiştir.

d-Örgütsel İrtibatlar 

Turan Çömez’in incelenen bilgisayar kayıtlarında, Adnan Türkkan’ nın TGB başkanı olarak (adnanturkkan1©gmail.com) adresinin kayıtlı olduğu,

Adnan Türkkan’ nın, ADD genel merkezinde ele geçirilen ADD genel merkezi denetleme kurulu toplantı tutanağında Genel Yönetim Kurulu Üyesi şeklinde adının geçtiği,

10.03.2007 günü Merkezi Ankara İli Çankaya ilçesi Selanik Caddesi No:32/4 kurulu bulunan Tüm Gençlik Birliği Derneği’nin tarafından Beyoğlu İlçesi Galatasaray meydanında  “cumhuriyet bize emanet” adlı basın açıklaması düzenlendiği, Önder Öztürk tarafından basın açıklaması okunduğu, “Başbakan Cumhuriyet Yıkıcısıdır, Cumhurbaşkanı olamaz” şeklinde pankart taşınması üzerine Devlet büyüklerine hakaret içerikli pankart açılması nedeniyle Nöbetçi C.Savcısı talimatıyla Tüm Gençlik Birliği Derneği’nin genel başkanı Adnan Türkkan ve İl Başkanı Önder Öztürk isimli şahısların gözaltına alındığı, bu eyleme şüpheli Kemal Kerinçsiz’in katıldığı Güvenlik şube müdürlüğünün olay esnasında çekmiş olduğu kamera görüntülerinin incelenmesinden anlaşılmaktadır.

Şüpheli Adnan Türkkan’ ın dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu telefon görüşmelerinin sayısı şöyledir: 

1
Yalçın KÜÇÜK




1

2
Aydın GERGİN




1203

3
Doğu PERİNÇEK




20

4
Durmuş Ali ÖZOĞLU



6

5
Erol MÜTERCİMLER



1

6
Emcet OLCAYTU




24

7
Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU    

2

8
Kemal KERİNÇSİZ




2

9
Mehmet Şener ERUYGUR      


6

10
Serhan BOLLUK




2

11
Ahmet Tuncay ÖZKAN



15

12
Tunç AKKOÇ




2147

13
Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ


4

14
Hatice BAHTİYAR




4

15
Tanju GÜVENDİREN



58

e-E. Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Ergenekon Terör Örgütüne ait örgütsel dokümanlarda, Ergenekon’un kendi kuracağı sivil toplum örgütlerine ihtiyacı olduğu, Sivil Toplum Örgütleri aracılığıyla kamuoyunun etki altına alınarak yönlendirilebileceği, etkinlik ve eylemleri organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalacağının belirtilmektedir.

 Türk Gençlik Birliği’nin  (TGB) deERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün güdümündeki sivil toplum kuruluşlarından biri olduğu, örgüte bağlı olarak faaliyet yürüttüğü, bu bağlamda şehit cenazelerinin provoke edildiği ve TGB’ nin bu eylemlere önderlik eden gruplar içerisinde yer aldığı, terör örgütünün amaçlarına ulaşabilmek için yaşamsal derecede önem verdiği toplumda kriz, kaos ve kargaşa çıkarılmasına yönelik faaliyette bulunduğu, bu eylemler sırasında bir yürütme organı üyelesinin linç edilmeye çalışıldığı, bu girişimin TV ekranlarına da yansıdığı,  şüpheli Adnan Türkkan’ ın TGB’ nin üyelerinden olup 2006-2008 tarihleri arasında başkanlığını yürüttüğü, TGB İstanbul İl Başkanı Tunç Akkoç ile birlikte TGB’ nin provakatif amaçlı eylemlerine katıldığı, Beyoğlu ilçesi Meşrutiyet Caddesi No:3 sayılı adreste yapılan aramada şüpheliler Sevgi Erenerol, Semih Tufan Gülaltay, Kemal Kerinçsiz ve Kuvayi Milliye Derneği’ne ait kartvizitlerin ele geçirildiği, bazı televizyon programlarına dezenformasyon maksatlı katılımcı temin ettiği, ÇEV isimli vakıftan usulsüz bağış alıp kişisel menfaatleri için kullandığı, TGB ile İşçi Partisi arasındaki ilişki ve bağın açığa çıkmaması için gayret gösterdiği, Tunç Akkoç ile yaptığı 4758 nolu tapedeki görüşmeden de görüleceği gibi bu bağı gösteren bilgi ve belgeleri aramalarda ele geçmemesi için temizlediği, başka kişilere ait 18 adet kredi kartı ve bankamatik kartlarının şüphelinin sorumlusu olduğu Atilla İlhan Kültür Merkezinden ele geçirildiği, şüphelinin değişik kişilere ait bu kartların niçin bu merkezde bulunduğunu izah edemediği,ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün üyesi olarak sivil toplum kuruluşlarınca düzenleniyormuş görüntüsü altında icra edilen provakatif eylemlere katıldığı anlaşılmakla;

Şüpheli Adnan Türkkan’ınERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olma suçu nedeniyle TCK’nun 314/2, 53, 58/9, 63 ve 3713 Sayılı Kanununun 5. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

24-Şüpheli Tunç Akkoç

a-Savunmaları

Emniyet beyanı:

İşçi Partisi Merkez Karar Kurulu üyesi olduğunu, tanıdığı olan Adnan Türkkan’ın Türkiye Gençlik Birliği’nde (TGB) siyasi faaliyet yürüttüğünü, kurucusu olduğu TGB’nin dernek statüsünde bulunduğunu, 

Doğu Perinçek, M.Adnan Akfırat, Ferit İlsever, Serhan Bolluk, Yusuf Beşirik, Mahir Çayan Güngör, Nusret Senem, Hikmet Çiçek, Hayati Özcan isimli İşçi Partilileri tanıdığını ve parti içi ilişkilerinin mevcut olduğunu, 

İşçi Partisinin gençlik kolu olan Öncü Gençlik İstanbul İl Başkanı olduğunu, partinin hedefleri doğrultusunda faaliyet yürüttüğünü, Öncü Gençlik ve TGB arasında bağlantı olmadığını, 

İkamet adresinde ele geçen dokümanlardan “Türkiye Gençlik Birliği çalışması üzerine” ile başlayan 15 sayfalık bilgisayar çıktısı dokümanın kız kardeşi Pınar Akkoç’a  diğerlerin tamamının kendisine olduğunu, 

Erkin Etiken’in Öncü Gençlik Genel Başkanı olduğunu, Kırmızı Beyaz dergisinin TGB’nin yayın organı olduğunu,

Yapmış olduğu telefon görüşmeleri kendisine sorulduğunda bir kısmını hatırlamadığını, bir kısmına da cevap vermek istemediğini beyan etmiştir. 

 Savcılık beyanı:

Emniyette verdiği ifadesinin doğru olduğunu, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile ilgisi olmadığını, faaliyetlerinin İşçi Partisinin Öncü Gençlik İstanbul Başkanlığı kapsamında siyasi faaliyetler olduğunu beyan etmiştir.

 Sorgu beyanı;

Emniyet ve Savcılıktaki beyanını tekrarladığını, telefon konuşmalarında geçen, baskı, zorlama ve benzeri kelimelerin demokratik mücadele kapsamında günlük hayatta kullanılan kelimeler olduğunu, TGB’nin İşçi Partisi ile uyumlu bir örgüt olmayıp İşçi Partisi’nin de sahip olduğu ortak paydaya sahip bir yapılanma olduğunu, sivil anayasa diye bir anayasanın olamayacağını belirttiği ifadelerin partisinin düşünceleri olduğunu ifade etmiştir.

b-Elde Edilen Deliller

Şüphelinin ikamet adresinde yapılan aramada:

-İlk sayfasında Tunç Akkoç yazılı bulunan kahverengi ajanda içinde, “Eylem tarzı:kampüse ve toplantı salonuna girişi zorlama, bildiri basılacak, nöbet?, propaganda malzemelerini çadırın yanında panolar ile değerlendirme...(İP ÖG)” şeklinde el yazısı notlar,

-İlk sayfasında “İst.il yönetimi” yazısı bulunan kahverengi ajanda içinde, “UGB kendi ihtiyaçları dolayısıyla girişilmiş bir çalışmadır. Hareketin nesnelliğine değil 28 Şubata dayanıyordu. Örgüt tarafından zorlama, acelecilik, örgüt gençlik hareketine önderlik edecek. Merkezi örgütün kurulması yerel toplulukların güçlenmesini sağlar” şeklinde notlar, 

- “İst. Üniversitesi Merkez Kampüs 2” ile başlayıp “iktidar olmak” ile biten 2 sayfa bilgisayar çıktısı doküman içindeki Öncü Gençlik yapılanmasının faaliyetlerinin rapor edildiği, “daha militan kadrolar haline gelmekten” bahseden belge, 

- “Doğu Perinçek Doğru Eylem Nedir?” başlıklı olup içinde“gerçekleştirilmesi amaçlanan devrimin ne şekilde başarıya ulaşacağı... devrimin devam eden bir süreç olduğu, karşı güçleri azami ölçüde bölmek...aralarındaki çatlakları derinleştirmeye çalışmak...esas darbeyi indireceğimiz gücü doğru saptamak, diğerlerine ondan farklı muamele yapmakta”  ifadeleri bulunan 11 sayfalık bilgisayar çıktısı doküman,

- “45.madde” ile başlayıp son sayfasında “...barolar birliği” ile biten ve içinde “...sivil Anayasa diye bir kavram olamayacağını, sivillerin anayasa yapamayacağını, hazırlanmakta olan sivil anayasa ile mücadele edilmesi gerektiğini” belirten el yazısı doküman,

- “Türkiye Gençlik Birliği çalışması üzerine” ile başlayan 15 sayfalık bilgisayar çıktısı dokümanda yapılan incelemede; “...TGB olarak Cumhurbaşkanlığı seçim sürecinde ses getirecek eylemler gerçekleştireceklerinin, örgütlenmenin ilk etapta üniversitelerde tamamlanacağının, TGB ile İşçi Partisi arasındaki ilişkinin kesinlikle belli edilmemesi ve bu bağın ortaya çıkmasına sebebiyet verecek eylem ve söylemlerden kaçınılması gerektiğini” belirten dokümanın kız kardeşi Pınar Akkoç’a ait olduğunu, 

Aynı ikamette ele geçen “İşçi Partisi Öncü Gençlik” ile başlayan, içinde “...terör eylemleri sonucu organize edilen mitingler ve ŞEHİT CENAZELERİNDEKİ EYLEM TARZININ DOĞRULUĞU ve BAŞARISI ile Öncü Gençlik yapılanması olarak liseler ve üniversitelerde gerçekleştirilen kadrolaşma çalışmalarından ” bahsedilen 18 sayfalık bilgisayar çıktısı doküman, 

- “Siyasi tahlil” ile başlayan içinde, “...Mehmetçik eylemlerinin halk hareketine tecrübe kazandırdığı, GENÇLİK HAREKETİNDE YENİ DÖNEMDE MEHMETÇİK EYLEMLERİNE ÖNEM VERİLMESİ GEREKTİĞİ, ...TGB başlığı altında öncü gençlik olarak kadrolaşma ve eğitim çalışmaları yapılması gerektiğini belirten” 8 sayfalık el yazması doküman ele geçirilmiştir. 

Bunun dışında Tunç Akkoç’un Bostancı Mah. Bahçelere Giden 2.Yol Sok. No.19/13 Kadıköy adresinde yapılan aramada elde edilen 1 adet Kıngston marka 1GB’lık flaş diskin İstanbul 10.Ağır Ceza Mahkemesinin 29.06.2008 tarih ve 2008/1005 sayılı kararı ile yapılan incelemesinde;

-“İstanbul rapor taslağı” adlı dosyanın Türkiye Gençlik Birliği İstanbul Şube Kongresi Raporu Taslağı başlıklı yazıda; “...bir halk hareketi yükselmektedir...Cumhuriyet mitingleri ve Mehmetçik eylemleri bunu gün yüzüne çıkarmıştır...Türk gençliği bu eylemlerde çok etkin bir rol oynamıştır...TGB bu eylemlere önderlik eden örgütlerin içinde yer almıştır...ülkemizin yakın geleceği benzer dev kitle eylemlerine sahne olacaktır. AKP yönetiminin yıkılması ve Türkiye’nin kurtulması bu eylemlerin başarısından geçmektedir. TGB kitlesel halk eylemlerinin gerçekleştirilmesine önayak olmalı...önderlik etmelidir”

-“Liseli rapor” adlı dosya içerisinde; “...liselerde örgütlenmeyi ve TGB’nin ilk liseli kadrolarını yaratmayı önümüze hedef olarak koyduk...Cumhuriyet mitingleri ile yükselen halk hareketi Mehmetçik eylemleri ile sürdü. Liseli arkadaşlarımızla ilk defa bu eylemlerde tanıştık. 1.dönem TGB’ye internetten ne olmuş, ya da eylemlerde tanışmış olduğumuz liseli arkadaşlarımızla irtibatımızı düzenli sürdürdük ve 2.dönem için bir kuvvet yaratmış olduk...İstanbul’daki ilk liseli toplantısını gerçekleştirdik ve görev dağılımı yaparak mücadeleyi yürütecek heyeti tayin etmiş olduk” şeklinde yazdığı,

-“Osmantaslak2.doc” isimli dosya içerisinde; “...lise ve dersaneler Mehmetçik eylemleri ile daha da yükselen mücadele örgütlenme için uygun ortam yaratmıştır” şeklinde yazdığı,

-“Ankara Kongre Rapor” adlı dosya içerisinde; “...lise alanında eksik kaldık...son 1 ayda alınan tedbirlerle ve işin sorumlusunun belirlenmesi ile bu alanda çok umut verici gelişmeler yaşanmaya başlamıştır. Son 1 ayda 40 civarında liseli arkadaşımız TGB’ye katılmış ve etkin olarak çalışmaya başlamıştır. ...üye aidatları sadece belli okullarda tam olarak toplanmaktadır. ..aidat aldığımız kişi sayısını önümüzdeki dönemde daha da arttıracağız” şeklinde değerlendirmelerin bulunduğu,

-“TGB İst.Rapor Taslağı” adlı dosya içerisinde; “...her üye düzenli olarak aidatını vermeli ve yayın organını takip etmeli, her üyeye yerine getirebileceği bir görev verilmeli...örgütlenme faaliyeti içerisinde TGB’nin fakülte, bölüm, sınıf, lise, yurt, ilçe, semt vb. her alanda temsilcileri belirlenmeli” şeklinde değerlendirmenin yer aldığı, tespit edilmiştir. 

Şüpheliden elde edilen 1adet A6 ibareli not defteri içeriğinde; El yazması karalama notlar, Aydınlık Dergisi Satış Rakam ve toplanan paraları gösterir liste olduğu değerlendirilen notlar, “MKK 17/06/08 Perinçek serbest! Haşim Kılıç istifa! Mitingler Basın açıklaması bildiri stand Avukat çalışması, kanunsuzluğa son Perinçek ve arkadaşları serbest bırakılsın Çarşamba Eylem Adliye” şeklinde ibarelerin bulunduğu görülmektedir. 

  58 Adet Türkiye Gençlik Birliği Yazılı Arka Yüzlerinde El yazması Bulan Kartlar İçeriğinde; TİİKP, THKO, THKPC, TKPML, TİP, gibi terör örgütlerinin 1970’lerden itibaren tarihsel gelişimini ve eylemlerini anlatan kısa notlar olduğu belirlenmiştir.

  Şüpheli Tunç Akkoç’a ait 1 adet disket’teki “divan tutanağı.doc” isimli 4 sayfadan ibaret belge içerisinde şüphelinin gençlik grubu yönetiminde bulunduğunu gösterir liste olduğu, Kingston Marka C4225333aoolf Seri Numaralı Boyutu 1gb Olan Flash Disk’teki  “17-20e~1.pdf” isimli dosyası içerisinde ise; 4 sayfadan ibaret,  “ÇÖKEN BİR TERTİP: “ERGENEKON” başlıklı yazıda “Yalanlar üzerine kurulan operasyonu yürütenlerden tarihin akışını tahmin etmeleri beklenemez.” şeklinde ifadelerin yer aldığı tespit edilmiştir.

Nokia Marka Be07072fwe seri numaralı 2 GB olan diskte, TGB (Türkiye Gençlik Birliği) yürüyüşünde çekilen  resimlerin, Samsung Marka S12dj9dp801399 seri numaralı 160 GB olan harddisk’te,  “1 mayısa katılanlar.doc” isimli MSWORD belgesine içerisinde, 19 kişinin isimlerinin karşısına telefon numaralarının yazıldığı, listedeki “Berk çetinkaya” isimin karşısında “dtp’li olduğu söylenmişti, İsmail Yıldız, Doğuş Kıdık, Özhan Beryan, Fatih Gezer, Arif  Yavuz isimlerinin karşısında “gop” ibaresinin bulunduğu görülmektedir.

“Cihan Öztugay.doc” isimli MSWORD dosyası içerisinde, “MARMARA ÜNİVERSİTESİ HAYDARPAŞA KAMPÜSÜ TGB RAPORU” başlıklı belgede,  “Türkiye Gençlik Birliği’nin siyasetleri (kısa ve uzun vadeli), söylemleri ve propaganda dili”  alt başlığı altında “TGB’nin söylemleri esas olarak Atatürk’e dayandırılmalıdır, çünkü Atatürk’ün anti-emperyalist ve tam bağımsızlıkçı karakteri hem bu söylemler için çok uygundur hem de Atatürk figürü hiç kimsenin açık şekilde muhalefet edemeyeceği bir figürdür. Bu nedenlerle en geniş kesimi birleştirme hedefi olan TGB’ ye çok uygundur.”, “Türkiye Gençlik Birliği-İşçi Partisi ilişkisi”  alt başlığı altında ise,“TGB içinde İP kimliğini saklama çabası göz önüne alınırsa, bu konuda şimdiden bazı hazırlıklar yapılmalıdır. Partinin seçimle ilgili olarak ÖG’den beklentileri öğrenilmeli buna uygun bir yapılanmaya gidilmelidir..” ifadeleri bulunmaktadır. 

“Deniz Kel.doc” isimli msword dosyası içerisinde:

-“TGB’NİN AMACI VE HEDEFLERİ” başlığı ve  “Antiemperyalist Gençlik Hareketinin Başına!” alt başlığı altında; “Önümüzdeki 5 yılı göz önünde bulundurursak TGB geçmişte varolan MTTB ve DEV-GENÇ GİBİ ÖRGÜTLENMELERİN YAKALADIĞI POTANSİYELİ YAKALAYACAK VE TÜRKİYE’Yİ DEVRİM ROTASINA SOKACAKTIR.”, “Türkiye bölünme sürecine girdi ve bu süreç sandığımızdan daha hızlı ilerleyecek. Süreç hızlandıkça ve çözümsüzlük, kaos arttıkça TGB’nin büyümesi ve büyük bir gençlik hareketine dönüşmesi de kaçınılmaz olacaktır.” , 

- “TGB’NİN ÖRGÜTLENME POLİTİKASI” başlığı ve “Türkiye’nin Gençlik Birliği TGB” alt  başlığı altında;“Üniversitelerde topluluklar TGB’ye üye kazanmada bir araç olarak değerlendirilmelidir.”,“Topluluklar üniversitelerde belirli bir potansiyele sahip örgütlenmelerdir ve her kazanılan kulüp, kendi potansiyelini TGB’ye taşıyacaktır”,

- “M.Ü. GÖZTEPE KAMPUSU’NDA DURUM VE HEDEFLER” başlığı ve “Kulüp içinden TGB kadroları yaratarak güçlü bir örgüt olma potansiyeline sahibiz. Üniversitede öğretim üyelerinden rektöre kadar herkesin desteğini de almamız örgütlenmede önümüzü açacak bir durum yaratmıştır.” şeklinde ifadeler yer almaktadır.

“Pınar Akkoç.doc” isimli MSWORD  dosyası içerisinde; “TGB çalışması hakkında rapor” başlığı altında “Bugün artık Türkiye’de gelinen noktada ihtiyaç duyulan şey, ideolojik ayrılıkları çok fazla gözetmeden vatan savunmasında bir araya gelmek. Tek bir cephe oluşturmak ve bu cepheyi Türkiye’nin karşı karşıya olduğu tehditleri göğüsleyecek bir kuvvete dönüştürmek günümüzün görevi. Bu görevi bugün Öncü Gençlik İşçi Partisi’nin gençlik kolu olarak yapamazdı. Bunun en önemli nedeni var olan ideolojik ayrıntılar. Yapılması gereken, çok farklı kesimden insanları, gençleri, ortak bir paydada buluşturup onları tek bir örgütte birleştirmek. İşte bu örgüt Türkiye Gençlik Birliği. Öncü Gençlik olarak bunu yapmamız imkansız. Bu durumda kısa ve orta vadeli hedefler olarak önümüzde duran mesele, gençlik içerisinde vatansever geçlerden oluşan milli bir cephe yaratmak ve bunu TGB altında örgütlemek. Uzun vadeli hedef olarak ise önümüze, bu gücü, yani Türkiye Gençlik Birliği’ni partimize dayandırmayı koymalıyız. Geçmişteki gençlik hareketlerinde yaşanan en büyük sorunlardan biri, var olan gençlik hareketlerinin partiler tarafından doğru yönlendirilememiş olmasıdır. Dolayısıyla biz TGB’yi büyütürken bir taraftan da Türkiye’nin ihtıyacı olan milli hükümeti kuracak partimize insanlar kazanmalıyız.” “Burada dikkat çekmek istediğim şey tam da burada partimizin çizgisiyle bire bir örtüştüğümüz. TGB’nin İşçi Partisiyle ilişkisine daha sonra da değineceğim ama burada şunu vurgulamak istiyorum. Kullandığımız dil, partimizin kullandığı dilden farklı olmalı. Yıllardır Öncü Gençlik’te görev almış arkadaşlar için bu biraz zor olabiliyor bazen. Ama genel olarak bu konuda çaba göstermemiz şart.” “Bu konuda mutlak başarıya ulaşmamız için eksikliklerimizi gidermemiz lazım. Öncelikle TGB’NİN DAHA MİLİTAN BİR ÖRGÜT HALİNE GELMESİ ŞARTTIR. Üyelerimiz içerisinde bunu bilince vardırmamız lazım. Bu tarz eylemler aynı zamanda kendi üyelerimiz arasında da bir bilinç sıçraması yaratacak ve onların örgüte daha sıkı bağlanmasını sağlayacaktır. Çok kısa vadede çok büyük eylemler yapma kabiliyetine sahip bir örgüt olmalıyız. Burada ilk olarak aramızdaki iletişimi çok güçlendirmeliyiz.” “Kültür merkezleri konusuna daha sonra değineceğim. Üniversitelerde şu ana kadar ÖG daima kulüpler üzerinden faaliyet yürütmüştür. Bugün de TGB altında aynı örgütlenme modeline devam edilmelidir. Yani her okulda, her fakültede başkanı TGB’li olan bir kulüp olmalıdır. Çünkü bilindiği gibi bir dernek olarak okullarda doğrudan faaliyet yürütmek zor.” “Bunu mali sorunlar ve zaman darlığı yüzünden şu an yapamayacağımızı düsünüyorum. Fakat yazdan zonra kesinlikle bu yönde bir çalışmaya başlanmalıdır. Türkiye Gençlik Birliği İşçi Partisi’nin, Öncü Gençlik’in kurduğu bir örgüttür. Fakat şu bir gerçektir ki gökten zembille inmemiştir. Partimiz, günümüz ihtiyaçlarını çok iyi tespit ederek ve tarihsel materyalist bir bakış açısıyla böyle bir yapılanmaya gidilmesini uygun görmüştür.” biçiminde beyanlar bulunmaktadır.

“Bütün liste.xls” isimli Msexcel dosyası içerisinde; bir çok şahsın isim, soyadı, meslek, grup, ilçe, telefon, bilgi, adres  bilgilerinin kaydedildiği,  bilgi sütunu altında şahıslar ile ilgili kanaat ve elde edilen bilgilerin yer aldığı, 1255. sıradaki Muharrem A. isimli şahsın karşısında “Çok parası var. Çökün alın Nurettin Sözen döneminde belediye özel kalem müdürü.”, 1514. sırasında yer alan Osman B. isimli şahsın karşısında “TÖ ziyaret etti. Elazığlı ve kürt kökenli, ayrımcı değil. Aydınlık okuyor. Yıldız Teknik 69 mezunu, eski TKP'li. Bayramda reklam verilmesine karşı. Yılbaşinda verecek.” şeklinde notlar yer almaktadır.

“Açok önemli!!.doc” isimli MSWORD dosyası içerisinde;  “İSTİHBARAT, E GAZETELER, YEREL BASIN, YABANCI BASIN, MUHABİRLER, İSTANBUL İL YÖNETİM, İSTANBUL ÜYELER, İLÇELER, İL ÖRGÜTLERİ, KÖŞE YAZARLARI 1, KÖŞE YAZAR 2, KÖŞE YAZAR 3, KÖŞE YAZAR 4, İSTANBUL KİŞİLERİ ve USTRAM” başlıkları altında, aralarında operasyon kapsamında yakalanan Kemal ALEMDAROĞLU, Erol MÜTERCİMLER, Mustafa BALBAY, İlhan SELÇUK, Güler Kömürcü,Adnan Akfırat,  Doğu Perinçek isimlerinin de bulunduğu çok sayıda şahsa ve şirketlere ait e posta adreslerinin olduğu saptanmıştır.

 “ÖNCÜ GENÇLİK - YEDİTEPE EYLEMİ.mpg” isimli video dosyası içerisinde; Yeditepe Üniversitesinde  aralarında Tunç Akkoç’un da yer aldığı bir grup öğrenci tarafından “bizim burada bir itirazımız var işçi partisi öncü gençlik olarak” denilerek konuşmacının konuşmasına engel olunması sonrasında protestocuların çıkarılmalarını gösterir görüntüler bulunmaktadır. 

DMS marka DVD’de “tgb 28 nisan.mpg” isimli video dosyası içerisinde, Türkiye Gençlik Birliğinin “ÇANKAYA MİLLETİNDİR” mitingi görüntülerinin olduğu, Hurşit TOLON, Nusret Senem, Kemal KERİNÇSİZ, Sevgi ERENEROL’un da katılanlar arasında bulunduğu görülmektedir. 

TDK marka üzerinde “BERLİN FOTOĞRAFLARI” yazılı CD’de; “t09.jpg”, “g23.jpg”  “g18.jpg”, “g12.jpg”, “a30.jpg”, “a26.jpg”, “a23.jpg”, “a12.jpg”, “a10.jpg”, “a09.jpg”, “a08.jpg.” isimli resim dosyaları içerisinde şüpheliler Kemal ALEMDAROĞLU, Doğu Perinçek, Emin Gürses’in fotoğrafları yer almaktadır.  

c-Telefon Görüşmeleri ve İrtibatları

Tape no: 4717, 08.03.2008 tarihinde saat:15.49 da X Erkek Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Tunç Akkoç’un “...onu öyle yapalım, yani kesin bunu konuştuk, az önce planladık. Konuştuk da, öyle önemli bir görev yarın, aynı zamanda yani bizim burda bulunmamızın dışında aynı zamanda ayrıca ek bir iş, yani önemli bir iş o açıdan” dediği, X şahsın da “anladım” diye karşılık verdiği, şüphelilerin şifreli görüştükleri,
Tape no: 4748, 19.03.2008 tarihinde saat:08.53 de MEHMET isimli şahısla yaptığı görüşmede özetle; Tunç Akkoç’un “önümüzdeki dönemde acaba gelişmeler ne olacak. İşte Yusuf Ziya Özcan YÖK Başkanı, ne şey yapıyor... bi de işte istifa ettirmenin koşulları, yolları, yakın zamanda var mı, önümüzdeki dönemde eylemler falan gibi... O şeyi acaba söyleyim mi, MİLİTAN EYLEM OLAYINI, MİLİTAN EYLEM OLAYINI YUSUF ZİYA’YA… Bize haber verseler yani ne zaman... Adam çünkü tamamen gizli saklı gidiyor okullara” diyerek YÖK başkanı Yusuf Ziya Özcan’a karşı eylem yapmayı planladıklarının anlaşıldığı,

Tape no: 4757, (Ulusal Kanalda arama yapıldığı tarihlerde) 21.03.2008 tarihinde saat:09.28 de ÖNDER isimli şahısla yaptığı görüşmede özetle; Tunç Akkoç’un “ÖNDER bu masa üstünde TGB ile ilgili şeylerin hepsini siliyoruz... silmemiz lazım. Arama yapıyorlar burada” diyerek TGB ile ilgili bilgileri sildiği, bu görüşmenin ayrıca TGB ile Ulusal Kanal arasındaki bağı gösterdiği,

Tape no: 4758, 21.03.2008 tarihinde saat:10.14 de ADNAN isimli şahısla yaptığı görüşmede özetle;  Tunç Akkoç’un “...kültür merkezinde bir şey var mı, olumsuz bir şey. Bir daha düşünelim, bir şey varsa şey yapacağız” dediği, Adnan’ın da “...Ankara’dakiler boşaltmışlar, şeyi, üye formlarını falan, eve götürmüşler, ...temizlik, gerekirse temizlik yapalım. O zaman geçelim kültür merkezine” diye karşılık verdiği, şüphelinin emniyet aramasından bilgi, belge kaçırdıkları anlaşılmaktadır. 

d-Örgütsel İrtibatları

Şüpheli Tunç Akkoç’un dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu telefon görüşmeleri şöyledir;

1-Aydın GERGİN



  263

2-Adnan Türkkan



2147

3-Doğu Perinçek



  751

4-Emcet OLCAYTU



   38

5-Emin Gürses



   46

6-Ferit İlsever




   59

7-İbrahim BENLİ



   10

8-Hikmet Çiçek



    4

9-Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU

   12

10-Mehmet Şener ERUYGUR

     2

11-Nusret Senem



     6

12-Sevgi ERENEROL


     2

13-Serhan Bolluk



     6

14-Ahmet Tuncay ÖZKAN


     6

15-Ufuk Mehmet BÜYÜKÇELEBİ

     1

16-Yusuf BERİŞİK



     2
e-E. Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Ergenekon terör örgütüne ait örgütsel dokümanlarda; Ergenekon’un amacına ulaşabilme yolunda kendi kuracağı sivil toplum örgütlerine ihtiyacının olduğu, sivil toplum örgütleri aracılığı ile kamuoyunun etki altına alınarak yönlendirilebileceği, etkinlik ve eylemleri organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalacağının belirtilmektedir. 

 Türkiye Gençlik Birliği’nin deERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’nün güdümündeki sivil toplum kuruluşlarından biri olduğu, örgüte bağlı olarak faaliyet yürüttüğü, şehit cenazelerinin provoke edildiği eylemlerde TGB’nin bu eylemlere önderlik eden gruplar içinde yer aldığı, bu eylemlerle toplumda kriz, kaos ve kargaşa çıkarılmasının amaçlandığı, bu eylemler sırasında TV ekranlarına da yansıdığı gibi  yürütme organı üyelerinin linç edilmeye çalışıldığı, şüpheli Tunç Akkoç’un TGB’nin kurucularından olduğu ve sayılan eylemlere katıldığı, TGB ile İşçi Partisi arasındaki ilişkinin ele geçen delillerden açıkça anlaşıldığı, bu ilişkinin açığa çıkmaması için şüphelinin gayret gösterdiği anlaşılmaktadır.

Şüphelinin Cumhurbaşkanlığı seçim sürecinde, ülkede kaos ve karışıklık çıkartılması amacına yönelik ses getirecek eylemlerle, Yüksek Öğretim Kurumu Başkanına kendi ifadesine göre “militan eylem” yapmayı planladığı, 18 yaşından küçük liseli gençleri TGB bünyesine katıp provokatif eylemlerde kullandığı, bu eylemlerde (24.klasör, dizi 159’da yazıldığı gibi) ajitasyon ve sloganlarla kitleleri harekete geçirdiği ve bu kişilerden aidat adı altında para topladığı, Ulusal Kanal’da arama yapılacağı sırada İşçi Partisi-Ulusal Kanal ve TGB ilişkisinin ve faaliyetlerinin ortaya çıkmaması için kanaldaki bilgisayarlarda bulunan TGB ile ilgili kayıtları sildirdiği, kişileri böyleceERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olarak kendisine verilen görev doğrultusunda faaliyette bulunduğu anlaşılmakla,

Şüpheli Tunç Akkoç’un Ergenekon terör örgütünün üyesi olmak suçundan TCK.nun 314/2, 53, 58/9, 63 ve 3713 sayılı Kanunun 5. maddeleri,

Kişileri bir suç işleme kararı kapsamında siyasi, felsefi veya ırki kökenlerine bağlı olarak fişlemesi eylemi nedeniyle TCK’nun 135/2-1,  maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

25-Şüpheli Mesut Özcan

a-Savunmaları,

Emniyet beyanı 


Kalp cerrahı olup kendisine ait muayenehanede çalıştığını, 


Sinan Aygün’ü şirketini kurarken Ankara Ticaret Odasına gittiğinde tanıdığını, 


Ahmet Tuncay Özkan’ı 1994 yılında Hürriyet Gazetesinde çalıştığı dönemde tanıdığını, kendisine Ankara Yüksek İhtisas Hastanesindeki bir yolsuzluk nedeniyle belge verdiğini, ayrıca hastalandığı sırada bu şüpheliyi ameliyat ettiğini,  zamanla samimi olduklarını,  kendisinin bir televizyon kanalı kurma girişimi sırasında bu şüpheliden yardım gördüğünü, 


Hüseyin Nazlıkul’u 3-4 yıl önce Kanaltürk’te birlikte program yaptıkları için tanıdığını, meslektaşı olduğunu, Ankara’da bulunan kooperatif hisselerinden birisini bu şüpheliye sattığını,  
 Tanju Güvendiren’i kayınpederinin doktoru olması sebebiyle tanıdığını,  daha sonraki dönemlerde Ahmet Tuncay Özkan ile ortak dostları olduğunu anladığını, 


Adnan Bulut’u Kanaltürk haber müdürü  olması sebebiyle tanıdığını, 


Medikal bir televizyon kurma düşüncesi olduğunu,  bu düşüncesinde Hüseyin Nazlıkul  ve Ahmet Tuncay Özkan’ın kendisine yardımcı olduklarını,  başka bir şahsa ait  Businnes Tv isimli  kanalı  satın aldığını, Ahmet Tuncay Özkan’ın bu satın alma konusunda kendisine teknik ve maddi konuda yardımcı olduğunu, bu kanalın % 96 sının kendisine, kalan hisselerinin eşine ve diğer kişilere ait olduğunu, 


Mahkeme kararıyla tespit edilen telefon görüşmelerinin suç ile ilgilisinin olmadığını, Mahir Akkar isimli şahsı tanıdığını, kendisi ile yapmış olduğu telefon görüşmelerinin bu şahsın yayınlanması için vermeyi düşündüğü bir CD ile ilgili olduğunu,  


Evinde yapılan aramada ele geçen “SSK Genel Müdürü ….. İcraatları”  başlıklı 12 sayfalık dokümanın 1998 yılında hatırlamadığı bir şahıs tarafından kendisine getirilen belgeler olduğunu, belgeleri geldiği tarihte Ahmet Tuncay Özkan’a ilettiğini, 


Evinde ele geçen bilgisayar, flash bellekler ve disketlerden bir kısmının kendisine ait olduğunu, yasadışı her hangi bir oluşum içerisinde yer almadığını, hakkındaki suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

Savcılık beyanı


Emniyet aşamasında vermiş olduğu savunmasını tekrarladığını, Businnes TV isimli kanalı satın alırken Ahmet Tuncay Özkan’dan 1,8 milyon TL civarında borç aldığını, kanalın önceki dönemden olan borçlarını ödediğini,  bu kanalda Tuncay Özkan’ın her hangi bir payının bulunmadığını, Hüseyin Nazlıkul’un bu kanal kurulurken kendisine fikren destek olduğunu, mahkeme kararıyla tespit edilen telefon görüşmelerinden 03.04.2008 tarihli olup, Anayasa Mahkemesi Üyesinin eşi ile ilgili görüşmelerin şakadan ibaret olduğunu,  10.04.2008 tarihinde H.İ. isimi şahıs ile yaptığı görüşmelerin şaka amaçlı konuşmalar olduğunu, suç işlemediğini beyanla hakkındaki suçlamaları reddetmiştir. 

Sorgu beyanı 

Hakkında isnat edilen suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.    

b-Telefon Görüşmeleri

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın Mesut Özcan ile 23.03.2008 tarihli telefon görüşmesinde; Ahmet Tuncay Özkan “Bağırdık çağırdık böyle oldu” dediği, M.Ö “ Sen programa gidecek misin bugün” dediği A.T.Ö “Nereye canım” dediği M.Ö “Programa gidecek misin sen bugün“ dediği A.T.Ö
“ İstanbuldayım İstanbuldayım ... “  dediği M.Ö“ Sana şeyi soracam Tuncay F.A. şey Tuncay Özkan kendisine ait lüks villada sevgilisiyle beraber yaşıyor zart zurt diye ileri geri laf etmiş televizyonda… Cevap vermeden direk dava açalım p….. niye böyle bişey yapıyor bu”  dediği A.T.Ö “ Böyle bişey benim için söyleyemez ya“ dediği M.Ö “Vallaha bilmiyorum televizyonda duymuşlar bana ilettiler” dediği A.T.Ö“ Yok ya böyle bi yalandır böyle bişey olmaz“”dediği M.Ö “Öyle mi ben bi kere doğrulayayım bakayım bi” dediği A.T.Ö “Yok yok o birisi uyduruyordur onu” dediği M.Ö “Yani dersin F.A bunu yapmış mı diye şey yaptım ama ... doğrulattırayım madem tamam mı” dediği A.T.Ö “Yok yok hiç öyle bişey kim ne zaman söylemiş öğrensene” dediği M.Ö “İki gün önce falan” dediği A.T.Ö “Yok yok hayır ben inanmam ya” dediği M.Ö “Bende inanmadım ama bi doğrulayayım bakayım bi”  dediği A.T.Ö “ Yok yok hiç inanmıyorum ya“ dediği,

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ın M.D. isimli şahıs ile 13.04.2008 tarihli telefon görüşmesinde özetle; …A.T.Ö“ Benden ne istiyorsan abi hiç”, M.D “Siz siz öyle dağ tepe koşarken bize hasta olmak bile haram”,  A.T.Ö “Aman abi aman dikkat edin kendinize bide şimdi doktor Mesut Özcan cerrah dostum benim bu ... kalp nakli yani herşeyi yapar ona telefon numaranızı verdim o sizi arıyacak”, M.D “ Sağol”,  A.T.Ö “Mesut Özcan doktor Mesut Özcan ”, M.D
“Tamam”, A.T.Ö “Size o bakacak”, M.D “Hay sağolasın çok teşekkür ederim”, A.T.Ö“ Rica ederim abicim çok teşekkür ediyorum size sağolun”dediği , 

Şüpheli Mesut Özcan‘ın ANET SAHAKYAN isimli şahıs ile 30.04.2008 tarihli telefon görüşmesinde özetle; M.Ö.“ Ee bizim oğlana söyle  perşembe günü için  benden bir isteği vardı…Onu yaptım hazır”, A.S.“ Tamam oldu  söylerim”, dediği,

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ‘ın Mesut Özcan ile 02.05.2008 tarihli telefon görüşmesinde; Ahmet Tuncay Özkan "Görüşme çok olumlu geçti”, M“ He”, A“ Derhal dedi bu vatan için dedi bir çivi çakmak değil vatan bir borçtur dedi  ”, M
“ Hadi canım”, A“ Bunu derhal yerine getircem  pazartesi günü bu konuda bilgi vericem size dedi”,  M“ Süper”, A“ Kapıya kadar yolcu etti uğurladı”, M“ İnan mıyorum ya”, A“ Evet ”, M
“ Haberal kardeşimiz mi öteki mi”, A“ Evet  evet Haberal Haberal ”, M
“ E hadi bakalım”, A
“ Evet”, M“ İnşallah nerdesin sen”, A“ ... ben şimdi havaalanı yolundayım”, M.“ Havaalanı yolundasın Tuncayım bak bi şey istiyorum senden ”, A.“ Söyle canım”, M“ Bunların hepsi olur geçer  çok daha büyük zorluklarla da karşılaşabiliriz demoralize  olma”, A“ ... ah”, M
“ Biliyorum”, A“ Başkası bilmiyor  oğlum la”, M“ Biliyorum”, A“ Yavrum  sen biliyorsun başkası bilmiyor la”, M.“ Biliyorum biliyorum neler olabiliceğini de biliyorum ama senin çok ciddi bir background un var”, A“ Ya o başka”, M“ İnanılmaz bir halk desteğin var bak dinle beni bunlardan teselli bulucaz olan şey hoş değil hiç hoş değil sonumuz bunda biliyorum ama biz biz olursak biz güçlü olursak kazanırız Tuncayım”, A“ Tamam canım benim”, M  “ Yıkılmıycaz bedeli neyse ödiycez”, A “ Tamam canım”, M. “ Ama yıkılmıycaz tamam mı”, A.“ Tamam canım benim tamam”, M.
“ Kendine iyi bak” dediği, 

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ‘ın Mesut Özcan ile 26.05.2008 tarihli telefon görüşmesinde; Ahmet Tuncay Özkan “ Naber” dediği M.Ö“ Tuncay iyidir seni aradım da telefon hep meşguldü“ dediği A.T.Ö“ İyi canım benim sen bu arkadaş yarın mı geliyo Ankaraya“ dediği M.Ö“ Yarın geliyo“ dediği A.T.Ö“ ONU Bİ İYİ SALDIRTTIR AMA HA“ dediği M.Ö“ Tamam ben onu bastıracam bak bunun arkasında sonra durucaz ben mesela bana uyduyu söyledi uydu işi halloldu şimdi yaptırmış olsa adam başvuracaktı üstümüze kalacaktı“ dediği A.T.Ö
“ Lan alsın başvursun vermiyorlar be kardeşim ya dediği M.Ö
“ Öyle mi “dediği A.T.Ö“ Ya boş ver sen başvursa üstümüze kalacak ne hiç bişey değil 180 milyar lira para vermezler zaten“  dediği M.Ö“ Anladım dediği A.T.Ö
“ Tamam mı dediği M.Ö“ Tamam dediği A.T.Ö
“ Sen şimdi kabloyu aldırttır buna dediği M.Ö“ Kablo işini hallettiriyorum ben dediği A.T.Ö“ Haydi öptüm dediği M.Ö
“Tamam oldu hadi öpüyorum“  dediği A.T.Ö“ Ulusal kablo ulusal dediği M.Ö“ Tamam okey oldu“ dediği A.T.Ö“ 22 22“ dediği , 

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ‘ın Mesut Özcan ile 27.06.2008 tarihli telefon görüşmesinde; Mesut Özcan
“ He Tuncay” dediği A“ Sen şimdi tıbbi kanal kuruyorsun“dediği M“ He“ dediği A“ Tamam mı“ dediği  M“ He“dediği A“ Tıbbi kanal için de kanal satın alıyorsun“ dediği M“ Tamam“ dediği A“ Anladın“ dediği M“Anladım“ dediği A“ Pazartesi günü İstanbulda olman lazım öğlen“ dediği M
“ Öğleyin“ dediği A“ Evet“ dediği M“ İzin almam lazım olur“dediği A
“ Tamam“dediği M
“Alo“dediği A“ Dinliyorum seni“dediği M
“ Tamam“dediği A“ Tamam“dediği M“ Öğlen mi orda olmam lazım“dediği A“ Evet saat 1 de dediği M“ He sabah erken çıkmam lazım“dediği A“ Hı“dediği M“ Anlaşıldı“dediği A“ Anlaşıldımı“dediği M “ O gün konuştuğumuzla bağlatılı sanırım bu“ dediği A“ Evet evet“dediği M“ Yemekte“ dediği A
“Evet evet “ dediği M“ Tamam okey“ dediği A“ Yahudi korktu  yahudi korktu“ dediği M
“ He? “ dediği A“ Yahudi korktu kitlendi  vermiyor“ dediği M“ Öbürküler vericek hazırlıyorlar  dediği A
“ He? dediği M“ Öbürküler hazırlıyorlar“ dediği A“ Olsunlar yapsınlar onlar hazırlanan kadar“dediği M“ Gel bak istersen“dediği A“ Hazırlasınlar hazırlansınlar tamam mı vermedik o kanal“dediği M“ Tamam dediği A“ Tamam mı canım“dediği M“ Tamam okey“ dediği A“ Bütün yetki sende“ dediği M“ Tamam olur“ dediği A“ Ankara da bir medical kanal  Ankaralısınız“ dediği M“ Tamam“  dediği A“ O tamam mı“  dediği M“ Anlaşıldı tamam okey “ dediği A“ Bir medical kanal kurulacak“ dediği M“ He he“ dediği A“ Bir iki yüze(1 200) başlıcaksın“ dediği M“ Tamam“ dediği A“ 1 200 le  başlayıp 1,5 (1 500) tan bir kuruş  yukarı çıkmak yok“ dediği M“Tamam anladım okey“  dediği A“ Tamam mı“ dediği M“ Tamam oldu  oldu“ dediği A“ Dolar “ dediği M“ Tamam okey“  dediği A“ Şeyi ara Hasan hocayı şimdi“ dediği M“ Hı“ dediği A“ Yanında Yahya var dediği M“ Hı“ dediği A“ Aç ona de ki ben arkadaş alıcıyım konuşuyorum de“  dediği M“ Medical kanal kurcam diyeyim“ dediği A“ Evet evet“ dediği M“ Hasan hoca mı  tamam bak arıyorum şimdi“dediği A
“ Şimdi ara yanındakiyle konuş tamam mı“ dediği M“ Tamam okey okey“ dediği A“ Medical kanal  tamam mı“dediği M“ Tamam okey 1.2 den üzere çıkmıyorum“dediği A
“1.2 sonrada son fiyatın üzerine çıkmıyorsunuz“ dediği M“ Tamam mı dolar mı YTL dediği A“ Dolar dolar“ dediği M“ Tamam okey oldu“dediği A“ Tamam“ dediği M“ Tamam oldu öpüyorum seni“ dediği A“ Dolar yahudi çok şey cin gibi bir herif“ dediği M“ Tamam tamam“dediği A“ Deki ben bilmem yani makina ekipman falan filan hepsine bakıcaz hepsini istiyoruz herşey bize lazım“ dediği M“ Tamam“dediği A
“ Burdaki bina bize lazım herşey lazım biz burdan yayına çıkıcaz de“ dediği M
“ İstanbul ... “dediği A“ Tamam mı“ dediği M“ Tamam İstanbul dan çıkıcaz“ dediği A“ Evet“ dediği M
“ Anlaşıldı tamam şimdi arıyorum“ dediği A“ Tamam mı canım“ dediği M“ Okey öpüyorum seni“ dediği, A“ Bana bilgi ver sonra“ dediği,  

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ‘ın Mesut Özcan İLE 05.09.2008 tarihli telefon görüşmesinde; Ahmet Tuncay Özkan“ Sayın medya patronu nasılsınız efendim “dediği Mesut Özcan
“ Efendim benim sizden çektiğim nedir“ dediği A“ Sizin benden çektiğiniz nedir efendim yine mi benim adımla“ dediği M“ Senin bo…. senin bo….  internette  yayın çıkmış Tuncay Özkan Business Channel i satın aldı diye Türksattan yana yakıla beni arıyorlar Böyle bir şey doğru mu diye dedim ki ya kardeşim ağzıma sı…… yeter artık ben dedim masumane  bir Medical Channel kurcam  o kadar reklam şeyim var adamlarla konuştum  hatta Medicanaylada  harbiden konuştum dediği A
“ Niye“ dediği M“ Canlı yayında kalp cerrahisinde bi açık kalp ameliyatı yapıcam diye hatta pazartesi günü tekrar görüşücem adamlarla dediği A“ Ee“ dediği M“ Siz beni bitirdiniz ya dedim ki ben ilahi adalete inanırım  ve hakkımı  haram ediyorum dedim  dedi bunları yapıyorsunuz dedi ben bunları  Mesut bey özür dileriz siz mağdur oldunuz dedim ben bu adamı tanımam etmem daha önceden görüşmüşlüğüm vardır ama“ dediği A
“Ulan bi safra kesemi aldın başına gelmeyen kalmadı be“ dediği M“ Ya dedim  nerden tanıdım  ben bu adamı ondan sonra dedim internet dedim bende sizin hakkınızda asparagas haber çıkartayım dedim bende  bunu haber kaynağı olarak göstereyim yayınlayım oldu mu dedim Mesut bey siz mağdur olmuşsunuz hakkatten dedi ben dedi bunu yönetime ileticem dedi hep bu  yüzden sorun çıkıyor dedi dedim ki yani yazık günah değil mi bana bi dedim kendi paranızı kurtarmak için beni kullandınız dedim yani 600 bin dolar paranızı söyleseydiniz böyle böyle bir borç  var açığımız var  kapatamıyoruz Mesut bey siz bunu hibe eder misiniz deseydin ben size dedim hibe ederdim dedim hiç olmazsa başımı daha büyük bela sokmazsınız durun dedi ben bi konuşayım dedi bu böyle olmucak olmucak dedim ben hakkımı helal etmiyorum dedim kul hakkı çok dedim çok önemli siz benim hakkımı yediniz“ dediği A“ Sen onlara deki Tuncay Özkan ın  olsaydı sen nah vermezdin o kablo kanalını“ dediği M
“ Ya“  dediği A“ O senden sivri zekalıdır sen merak etme“ dediği M“ Ya ya ya bi yandan Bitlis işiyle uğraşıyorum Tuncay  istifa  edicem heralde öyle gözüküyor“ dediği A“ Et boş ver ya“ dediği M“ Yürütmeyi  durdurma  hikayesi tırt yalan dolan yani“ dediği A“ Durdururlar be ne olcak“ dediği M“ He? “ dediği A“ Onu durdururlar“ dediği M“ Yok ya 3 ay falan sürücek ben bu esnada Bitlise gitmek gerekicek“  dediği A
“ boş ver“  dediği M
“ Bitlis te de  giderken sağ salim gidersek gelirken de sağ salim gelebilir miyiz yani“ dediği A“ boş ver“  dediği M
“ Olaya terör süsü verebilirler“  dediği A“ Et istifanı“  dediği M“ Olmazsa öyle yapıcam ya senin yüzünden bi televizyonumu kuramadım eşşoğlu eşek“ dediği A“ Valla“ dediği M
“ Gördüğüm ilk anda dövücem seni“ dediği A“ Ne oldu  peki şimdi durumun ne“ dediği M“ Valla görüşcek yönetimle dedim ki ben mağdurum kardeşim sı…. ağzıma siz kendi paranızı tahsil etmek için beni kullandınız dedim“ dediği A
“ Bastır bastır“  dediği M“ Yok söyledim Özcan bey bakalım ben dedi yönetime yönetim bunu aratmış çünkü bi araştır diye“ dediği A“ Tamam“ dediği 

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ‘IN Mesut Özcan ile 09.07.2008 tarihli telefon görüşmesinde; M.Ö
“ Şimdi şöyle Yahyayla konuştum dün en azından herhal de bir 20 defa falan aradım ondan sonra dedimki kardeşim uzatıyorsunuz da uzatıyorsunuz ben dedim kabloyu çıkartmak üzereyim yarın birgün çıkacak al dedim kanal kendinizin olsun çünkü dedim benim için önemli olan  sadece kablosuydu bunu aldıktan sonra dedim size geçmiş olsun ilgilenmiyorum dedim artık bugün saat ikiye kadar yaptınız yaptınız yapmadınız dedim münasip bir şekilde kullanırsınız .. kanalı diye  söyledim Yahya şimdi konuştum tamam mı yok dedi abi bu gün yüzde yüz ... ben bıktım dedim böyle at at at at dedimki adam verecekse başkasına versin kardeşim dedim ben ... o zaman bugün detlayn ve bu gün oldu odlu olmadı dedim geçmiş olsun yok bekleyelim  şöyle böyle kıvamın da  zart zurd dedim istemiyorum ben bilgin olsun ... ben gece oldukça uzun bir süre konuştum dedi ben çünkü gece kaç defa aradım  onu ben“ dediği A.T.Ö“ Hı hı “ dediği M.Ö
“ Ondan sonra dedi ki abi dedi oda bitmiş bir vaziyette başka dedi alternatifi yok birazcık daha çıksınlar yok dedim ben çıkamam onu da aynen söylemiş ... çıkmıyor demiş verdiği fiyat aynı değişen birşey yok o yüzden kararınızı verin dedim öbür gün ilgilenmiyorum dedim yarın Perşembe  Cuma günü  .. kanal sizin olsun istediğinize verirsiniz bugün saat ikiye kadar bu iş halloluyor“  dediği A.T.Ö“ Tamam canım dediği M.Ö
“ Tamam mı dediği,  
Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ‘ın Y. G. isimli şahıs ile 16.07.2008 tarihli telefon görüşmesinde; Ahmet Tuncay Özkan “ İyi vallahi Mesut bir şey söyledi doğru mudur“ dediği Y.G.“ Doğru doğru da bi senle konuşmam lazım nerdesin“ dediği A.T.Ö.“ Ben şu anda havaalanındayım Diyarbakır’ a doğru gidiyorum“ dediği Y.G.“ Yapma yadediği A.T.Ö.“ Hayırdır. İstersen dönüyüm yani“ dediğiY.G.“  Yani bi daha sonra gidemez misin“dediği A.T.Ö.“ Sen ne taraftasın“ dediği Y.G.
“ Bin şimdi Levent tarafındayım adliyedeyim de ... dediği A.T.Ö.“ Ha. Nedir sorun“ dediği Y.G.“ Son uçak, hayır bir son stratejiyi bi belirleyelim de, ne zaman dönecen“ dediği A.T.Ö.“ Ben pazartesine kadar oralardayım ya o zaman kadar kalmasın ne olur yarın çözelim bu işi artık bitsin“dediği Y.G.“ E O ZAMAN AKŞAM NORMAL EVDEN KONUŞALIM dediği A.T.Ö.“ Tamam o zaman BEN SANA BAŞKA BİR TELEFON NUMARASINDAN ULAŞACAMdediği Y.G.“ Tamam evin numarasından konuşuruz“dediği A.T.Ö.“ Tamam ben sana ulaşacam tamam sen merak etme“ dediği Y.G.“ Tamam “ dediği, 

Şüpheli Mesut Özcan ‘ın Mahir Akkar ile 12.04.2008 tarihli telefon görüşmesinde; Mahir Akkar“İyi günler Mahir Akkar ben nasılsınız dediği M.Ö
“ Sağolun siz nasılsınız dediği M.A
“ Sağolun size ulaştı galiba o şey aldınız mı dediği M.Ö“ Bırakmış Cengiz bey henüz bak o fırsatım olmadı çünkü hemen İstanbul a dönmek zorundayım şuan İstanbuldayım “dediği M.A“ Öyle mi“ dediği M.Ö“ Evet“ dediği M.A
“ Ben de bugün haber bekliyordum birarada olabiliriz diye ama“ dediği M.Ö“ Bugün aniden dönmemiz gerekti çünkü toplantısı var şuanda toplantıya girecek“ dediği M.A“ Anladım ne zaman görüşebilecez“ dediği M.Ö“ Önümüzdeki hafta olabilir“ dediği M.A“ Önümüzdeki bana bugün denince“ dediği M.Ö“ Çarşamba günü olabilir“ dediği M.A“ Çarşamba günü“ dediği M.Ö“ Evet“ dediği M.A“ Peki ben sizden haber bekliyorum “ dediği M.Ö
“Tamam oldu hı hı“dediği  M.A“ Oldu kolay gelsin“ dediği M.Ö“ Teşekkürler sağolun sağolun“dediği, 

Şüpheli Mesut Özcan ‘ın M.E.Ç. isimli şahıs ile 21.04.2008 tarihli telefon görüşmesinde;Mesut Özcan“ Alo“  dediği M.E.Ç “ Mesutçum merhaba“ dediği M.Ö“ Nasılsınız efendim“ dediği M“ İyiyim efendim siz nasılsınız“ dediği M.Ö
“ Teşekkür ederiz efendim“ dediği M
“ Araya hanım sesi giriyor yenge hanımın sesimi yoksa bizi dinleyen polis arkadaşın sesimi“ dediği M.Ö
“ Polis arkadaşlar var“ dediği M“ Var mı onlar da var peki“ dediği M.Ö“ He onlardan rica ettim bant kayıtları bana da lazım oluyor gönderin diye hala göndermediler“ dediği M“ Neyse işleri çoktur“dediği M.Ö
“ Evet“ dediği M“ Onları yapıyorlardır şimdi sen ne dicem“  dediği M.Ö“ Söyle“ dediği M
“E uçak işine baktın mı“  dediği M.Ö
“ Uçak işine bakamadım bugün arıcam“ dediği M
“ Yine de  o bakıyorum ben hergün giriyorum“  dediği M.Ö“ Tamam bi tane olmazsa uçak kaldırcaz“ dediği M“ Tamam“ dediği, 


Şüpheli Mesut Özcan ‘ın Ahmet Tuncay Özkan ile 30.04.2008 tarihli telefon görüşmesinde;Ahmet Tuncay Özkan “ Ne haber aslanım“ dediği M.Ö“ İyidir telefonum aramaya devam ediyor“ dediği A.T.Ö
“ Ha ne“  dediği M.Ö
“ Bi yandan seninle konuşuyorum bi yandan telefon tekrar aramaya devam ediyor hatları karıştırıyor bu sizin çakallar“  dediği A.T.Ö“ Ha çok güzel çok güzel“  dediği M.Ö“ Sen ne zaman gelecen dediği A.T.Ö
“ Ben perşembe günü perşembe günü ordayım“ dediği M.Ö“ Ha bugün gelmeyecen“ dediği A.T.Ö
“ Yok bugün gelmiyorum perşembe“ dediği M.Ö
“ Anladım dün akşam söylediğimi anladın mı“ dediği A.T.Ö“ Anladım anladım gelecem telefonda konuşma diye şey yaptım “ dediği M.Ö“ Ha kanıtları var“  dediği A.T.Ö“ Gelcem ... dediği M.Ö
“ Tamam mı“  dediği A.T.Ö“ Tamam canım“ dediği M.Ö“ Belge var belge“ dediği A.T.Ö
“ Perşembe günü sendeyim“ dediği M.Ö“ Tamam araştırmacı gazetecilik devam ediyor dediği , 
Şüpheli Mesut Özcan ‘ın UFUK isimli şahıs ile 04.08.2008 tarihli telefon görüşmesinde;M.Ö
“ Biz şeye gittik“ dediği U“ Sonra baktım o gitti ha İstanbula gitmişsin önce“ dediği M.Ö“ İstanbula gittik işte televizyonun işini halletmeye gittik“  dediği U
“ Sonra döndüm tekrar şeyaptın galiba“ dediği M.Ö
“ Gastede okumadın mı kardeşim“  dediği U“ Yok okumadım ne oldu dediği M.Ö“ Business Channeli satın alan doktor Mesut Özcan diye sağlık kanalı diye“  dediği U“ Nereyi satın alan“ dediği M.Ö
“ Business kanalı“  dediği U“ Yok vallaha billaha hiç duymadım okumadım yani bu ara ben“  dediği M.Ö
“Bide üstelik salaklar şey yazmışlar Ufukcum şey Mesut Özcan var ya plastik cerrah“  dediği U“ Onu mu yazmışlar“ dediği M.Ö“ Onu onla karıştırmışlar“ dediği , 

Şüpheli Mesut Özcan ‘ın ŞENOL isimli şahıs ile 05.08.2008 tarihli telefon görüşmesinde;ŞENOL“ Alo”, Mesut Özcan“ Alo”, Ş
“ Alo”, M.Ö“ Şenol bey ”, Ş
“ Efendim Mesut bey ”, M.Ö
“ Ee şimdi şey yaptım bu şeyi leezing  hikayesini”, Ş“ Evet”, M.Ö“ Onu hallettik”, Ş“ Tamam ”, M.Ö“ Gönderdim öğleden sonra hesaplarına”, Ş“ Tamam tamam”, M.Ö
“ Bu Lisans .. hallettik herhalde değil mi UHM deki ”, Ş“ .. imzalattık ”, M.Ö“ Onda bir sıkıntımız yok ”, Ş
“ Yok hayır bir sıkıntı yani lisans devir sözleşmesi elimizde ”, M.Ö“ Anladım şey ... teminatta sıkıntı varda Mesut ÖzcanI kabul etmediler ... ”, Ş“ Benim söylediğim formülü söylediniz mi ”, M.Ö“ Hı ”, Ş
“ Benim söylediğim formülü ”, M.Ö
“ Bir başkasının adına da kabul etmiyor Banka vermiyor bunu ”, Ş“ Banka mı verir öyle teminat mektupları çok aldım ben Mesut bey ”, M.Ö“ Vermiyor Banka ”, Ş“ Ha o zaman şöyle yapalım ”, M.Ö“ Çek blokesi veririz olmazsa ”, Ş
“ Oraya çek blokesi yada şeyi kabul ediyor mu Türksat hazine bonosunu”, M.Ö
“ Hazine bonosu mu”, Ş“ Evet”, M.Ö“ Onu bilmiyorum ”, Ş“ Ben bir konuşayım Suatla Hazine bonosunu kabul ederse en kolayı en kolayı Hazine bonosu abi hiç olmazsa para değerde kaybetmez ”, M.Ö“ Olur tamam olmazsa öyle yaparız ”, Ş“ Tamam”, M.Ö“ Tamam oldu ”, Ş“ Tamam oldu görüşürüz”dediği,

Şüpheli Mesut Özcan ‘ın A. Tuncay Özkan ile 11.08.2008 tarihli telefon görüşmesinde; Mesut Özcan“ Alo”, Ahmet Tuncay Özkan “ Alo”, M.Ö“ Ne haber ”, A.T.Ö“ Ne yapıyon”, M.Ö“ İyiyim sen ne yapıyon ”, A.T.Ö“ İyi geldin mi Ankara’ya ”, M.Ö
“ Ben geldim ondan sonra bugün Hikmetle görüştüm ”, A.T.Ö“ Tamam ”, M.Ö            ” Ondan sonra kablo için bir randevu alacam Yahya Hikmet ben üçümüz gideceğiz kabloya bitireceğiz ”, A.T.Ö
“ Ne zaman gidiyorsunuz ”, M.Ö“ Bu hafta gideceğiz Hikmette ben telefon numarası bekliyorum bana verdiği bir numara vardı aradım o numara kullanılmıyor şimdi toplantıya gidiyorum ben dedi toplantı bitince ben numarayı verecem dedi ben arayıp randevu alıp gidip o işi bitireceğim merak etme sen”, A.T.Ö“ Tamam canım sağ olasın”dediği, 

Şüpheli Mesut Özcan ‘IN Özcan isimli şahıs ile 05.09.2008 tarihli telefon görüşmesinde;Ö“ Tamam ben size bir şey soracaktım dediği M.Ö“ Tabi buyrun“ dediği Ö“ Bu internette haberler çıktı da “ dediği M.Ö
“ Ne haberi“ dediği Ö
“ Tuncay Özkan Bussines Chaneli aldı gibi falan öyle her hangi bir şey yoktur galiba dediği M.Ö“ Olur mu öyle şeydediği“  Ö
“ Di mi“  dediği M.Ö
“ Ya başıma benim çok dert açıyor herkes kendi kafasına göre bi söylenti internete de atmış şimdi senden duyuyorum interneti ve beni bitiren şey oluyor dedi kodu üzerine hareket ediliyor ve çok canım sıkılıyor“ dediği Ö“ Hııı“ dediği M.Ö“ O zaman ben boş yere mi 600 bin dolar Türksat’a ödedim“ dediği Ö“ Tabi tabi aynen öyle “ dediği M.Ö“ Yazık günah değil mi bana“  dediği Ö
“ Evet evet“ dediği M.Ö“ Böyle giderse satmak durumunda kalıcam çünkü bi şey yapamadım ve ciddi bir şekilde zararım var yani“ dediği Ö
“ Hıı evet “ dediği M.Ö“ Bi türlü analoğu çıkartamadık“  dediği Ö “ Hıı“ dediği M.Ö“ Çünkü o kadar insan var ortaklarda bize güvenip girdi mesela bi çok hastane grubu ile de görüştük“ dediği Ö“ Evet evet“ dediği M.Ö“ Ama hala bi yol kat edemedik o yüzden sıkıntıya giriyoruz yani dediği Ö“ Hayırlısı ya satmayı düşünüyorum derken yine“  dediği M.Ö“ Hayır yani satmayı istemiyorum tabi ki“  dediği Ö“ Evet “ dediği M.Ö“ Ama  yani hiç olmazsa bi yol alıp ben reklamlarımı sağlaya bilseydim“  dediği Ö“ Evet“ dediği M.Ö“ Bi angajmanlarım var ama analog da çıkmadığımız için kablodan çok ciddi sıkıntımız var“  dediği Ö
“ Şuan kabloda yayındasınız ama Bussines Chanel olarak“  dediği M.Ö“ Kabloda çıktık mı çıkacaz diye söz vermişlerdi benim bir bilgim yok ben hastalığım nedeniyle uzun süre şey kaldım“  dediği Ö“ Anladım “ dediği M.Ö“ Kabloda yayında şeyde analog da çıkıyor muyuz şuanda“ Ö“ Yok yok sizin digitale alıcaz dediler dimi“  dediği M.Ö“ Digitale alıcaz dediler ben teminat olarak da gönderdim kablo yayında değiliz hala benim bildiğim o“  dediği Ö“ Hıı anladım Valla ben kabloyu fazla takip edemedim 2 hafta izindeydim zaten dediği M.Ö
“ Ha ha hıhı dediği Ö
“ ... toparlıyorum da böyle bir haber var nedir ne değildir diye bize  soruyorlardı ben dedim öncelikli sizi arıyayım dedim nedir ne değildir diye de“  dediği M.Ö“ Hayır şimdi kablo hakkımızı daha vermediler ama ben o zaman şöyle bir duruma düşüyorum yani bana ayıplı bir mal satıldı “  dediği,

22.07.2008 günü saat 15.46’da B.M. ile Ahmet Tuncay Özkan arasındaki telefon görüşmesinde; A.T.Özkan’ın “Bir zarfın üstüne dolduruyorsun,   zarfa yazıyorsun Mesut Özcan diye üstüne” “Senin çocuklara şimdi bir adres verecem oraya götürüp bırakıyorlar” dediği, B.M.’ın “Kapora mı” diye sorduğu, A.T.Özkan’ın “Evet” dediği,

22.07.2008 günü saat 16.05’de Ahmet Tuncay Özkan ile B. M. arasındaki telefon görüşmesinde; B.M.’ın “Abi herhalde bi yarım saat 1 saat içinde hazır sen Şenere mi yollayacan” dediği, A.T.Özkan’ın “Hayır sen birisiyle yolla” “Mesut Bey gönderdi diye bir dakika dur. Şişli Abidei Hürriyet Caddesi” “Bu adrese götürülüp bırakılacak” dediği ,

01.08.2008 günü saat: 20.55’te Y. G.’ı arayarak yaptığı görüşmede şüphelinin “Şimdi teminatı ben gönderdim” “Ondan sonra teminatı Mesut Özcan sağlık hizmetleri olarak çıkartabiliyoruz” dediği ,


04.08.2008 günü saat: 13.54’te , yapılan görüşmede; A.Tuncay Özkan’ın “Ben İstanbul’dayım bu işlemde neden yanlışlık olmuş biliyor musun” “Teminat mektubunda eksiklik var diyorlarmış doğru dürüst tanıyamadık diyorlarmış bilmem ney diyorlarmış falan filan senin bilgin var mı bu konuda” dediği, şüphelinin “Tamam Yahya bana öyle söyledi teminat mektubunda ben sana o günde izah ettim ya teminat mektubunda şu yeni kurulmuş bir şirket olduğu için teminat mektubunu o şekilde vermiyorlar dolayısıyla Mesut Özcan sağlık hizmetleri teminat mektubunu verdi ve Mesut Özcan sağlık hizmetlerinin %99 Mesut ÖzcanA ait UHM nin de şu anda  %99 Mesut ÖzcanA ait olduğu için bir sıkıntı yok” dediği ,

05.09.2008 günü saat: 10.21’de şüphelinin, Özcan (05305923418) isimli şahıs ile yaptığı  görüşmede; şüphelinin “Sonuç sonuçta ben bunu yapamadıktan sonra bi manası yok çok yani Türksat parasını kurtardı 600 bin dolarını aldı senelik peşinde yatırdık” “Teminat dediler yok .. peşin verelim parasını onu da yatırdık kablo parasında 45 milyar lira borçları vardı satın aldığımız şeyin” dediği 

03.04.2008 günü Saat:11:17’de Şüphelinin (0532 323 08 88) Ahmet Tuncay Özkan (0532 236 76 71) ile yaptığı görüşmede özetle; “İyidir benim adamım O. dur O. A. F. P. , “Hanımını Belpada işe aldım ya ben” dediği, Tuncay’ın “Ha ha ha biliyorum biliyorum biliyorum onu araştırdım” dediği, şüphelinin “He bundan sonra sana da bi tane yeni albüm çıkarttım düğünüm var” “Bu albümü getirecem pazar günü albümü bi seyret dudağın uçuklayacak” dediği, Tuncay’ın “Şimdi sen hangi gün geliyorsun bana” dediği, şüphelinin “Sen ne zaman dersen cumartesi de çıkarım pazarda çıkarım ben” dediği ve konuşmanın akabinde Uşak ile Ankara arasının uçakla ne kadar sürdüğü ile konuştuktan sonra yine şüphelinin “Ama CD mi görmen lazım çok güzel benle gurur duyacaksın” dediği ,

03.04.2008 günü saat 21.22’te M. E. Ç. ile yaptığı görüşmede; şüphelinin “düğün için liste yapıyoruz da” “tayfada çağırmak istediklerinde hiç olmazsa gelirler orayı görürler bi kafalarına göre tatil de yaparlar” “Ona göre bana bi isim listesi çıkartır mısın” dediği, M.E.Ç.’ın “Valla abi ben benim çevremden kimse olsun istemem ama bakiyim yakın görüştüğümüz” “Danıştaydan var mı çok kişi” dediği, şüphelinin “Hüseyin abi var” “Biliyorsun tayfayı ya” “Ben senin şeyini üzene hallederim merak etme” dediği, M.E.Ç.’ın “Tamam yani o çevreye çok rahat giremiyoruz da o nedenle” dediği, şüphelinin “sen organizasyonu yap ben seni şey yaparım” dediği, 

03.05.2008 günü saat 17.44’te M.E. Ç. ile yaptığı görüşmede; Şüphelinin “Sana şey soracam S. Y. ” “Nerdedir” diye sorduğunuz, M.E.Ç.’ın “DAVA DAİRELERİNİN BAŞKANI” dediği, Şüphelinin “BİZE FAYDASI OLUR MU” diye sorduğunuz, M.E.Ç.’ın “YANİ ŞU AŞAMADA BİLMİYORUM ZANNETMİYORUM AMA Bİ GÖRÜŞÜN YİNE DE” “ŞEYDE EN SONUNDA ORAYA GELİYO YA” dediği, Şüphelinin “ANLADIN ANLADIM ANLADIM TAMAM” dediği, M.E.Ç.’ın “BİLMİYORUM BİRAZ MESAFELİ OLABİLİR DİYE DÜŞÜNÜYORUM” “Ama şeydir görüşür yani şeydir görüşmeye açıktır kapalı değildir” dediği, şüphelinin “Şu aşamada faydası olacak bi durumda mıyız biz” “Şu aşamada daha değil sonradan” dediği, M.E.Ç.’ın “Ne yaptınız siz herhalde görüştünüz” dediği, şüphelinin “Görüştü adam yani acayip vaziyette karşıladı” “Ne demek dedi ben bu benim vatan borcum dedi” dediği ,

10.04.2008 günü saat: 20.28’de şüphelinin H.İ. isimli şahısla yaptığı görüşmede; Şüphelinin “Tamam hocam, hocam cumartesi günü yoklama var” “Senin yerine imza atmak istemiyorum İbrahim abide diyoki bende atmam diyo gelsin kendisi atsın  diyo imzayı diyo” dediği, H. İ.’ın “Tamam atarım hocam ne demek” “Yani şu yeni yeni yarışmaya da başka bi tansiyonla ilgili şey için ....” dediği, şüphelinin “Öbür konuda yarışmada sana şey yapacam hocam doping yapacam” dediği ve daha sonra telefonu İbrahim’e verdiği, H. İ.’ın “Sayın savcım nasılsınız  napıyosunuz” dediği, İbrahim’in “Şimdi doktorumla müeyyideyi çalıştırıyoruz  hangi mağaza dersen gidelim söylede  biz ona gidelim tepeden tırnağa giyinelim ( Beymene git...)” dediği, H. İ.’ın “Hangisi olsa olur sayın Savcım ya” dediği, İbrahim’in “Ya nereye de bilmiyorum yani yaptırımsız olmayacak bu hocam” dediği, H. İ.’ın “Ya ben bugün  Nihat abiye uğradım orda da Danıştay 1. Daire Üyesi ölmüş Cenkker bey onun cenazesi vardı o kargaşaya gitti  yani yoksa uğrardım yani” H. İ.’ın “Sen bana ön ödeme gönder ben öderim” İbrahim’in “Ya canım benim hazır edece ön ödeme ekibini hazır edecektin” dediği ,

05.05.2008 günü Saat:13:01’de şüphelinin (0532 323 08 88)  Ahmet Tuncay Özkan (0532 236 76 71) ile yaptığı görüşmede özetle; Tuncay’ yanına Selin isimli bir bayanın geleceğini onunla konuşacaklarını söyledikten sonra tekrar Tuncay’ın “O şimdi hakimevindeymiş ordan şimdi geliyo” , “Yok yok sorun değil hani motivasyonu onu nasıl motive ediyim söyle bana” dediği, şüphelinin “Ya biraz Hasan hoca ona espiri yapıyo hocam geçen seferki düğünde şöyle yaptık böyle yaptık falan diye ...” , “Yani ordan sıkıntı var Hasan hoca biraz abarttı diğerleri de abarttı”, “Tamam ha sana şeyi soracaktı onun için çağırıyo 12. Dairenin Tetkik Hakimi L. hanımın çok yakın arkadaşı onunla ilgili bi şey söyleyecektir heralde”  dediği, Tuncay’ın “13. Dairenin mi” dediği, Şüphelinin “12 ... tanıyomuş anladın mı” dediği ,

16.02.2008 günü Saat:12.34’de şüphelinin  (0532 323 08 88) Ahmet Tuncay Özkan (0532 236 76 71) ile yaptığı görüşmede özetle; şüphelinin “Nöbetteyim  dün akşam ben seni aradım ondan sonra senin Ces geliyor ediyorum  annesini ameliyat edicez” , “Dalyan organizasyonları yapıyoruz” , “Bak bir başbakan olmazsan planlarım yatar” dediği, Tuncay’ın “Yav şu 3 milyon doları bir bulsam” , “Başbakanda olmaktan öte analarına bile ...”  dediği , şüphelinin kolay gelsin hoşça kal diyerek telefonu kapattığı ,

19.03.2008 günü Saat:17:33’de şüphelinin Tuncay Özkan  ile yaptığı görüşmede özetle; şüphelinin “Ben ayın 6 sında pazar günü ordayım nöbetimi ayarladım” , “4 ünden itibaren geliyorum bide kongre zamanı ayın 17 si ve onların arkasındaki günlere de izin aldım” , “Hazırım ben” , “Dedin ya CHP nin Kurultayı” dediği, Tuncay’ın “27 sine ertelemişler oğlum” dediği, şüphelinin “Mühim değil mühim değil biz bileylenelim önemli olan o” hoşça kal diyerek telefonu kapattığı ,


14.04.2008 günü saat 16.20’de X Bayan / Y Şahıs ( 0372 265 01 10) ile yaptığı görüşmede; şüphelinin “Hocam mitingimizi seyrettin mi” diye sorduğunuz, Y şahsın “Ettim ettim nerden ettim biliyor musun” “ULUSAL KANALDAN” Doğu Perinçek benim iyi adamımdır” dediği, şüphelinin “Şey bunlara göre adam ciddi bir milliyetçi yani” dediği, Y şahsın “BEN Doğu PerinçekLE 1 SAAT OTURDUM BUNU TARTIŞTIM DEDİM ONA Kİ 35 BİN TANE İNSANI NİYE ÖLDÜRDÜNÜZ DEDİM ALPARSLAN TÜRKEŞİ GEÇTİN” “Bana dedi ki” “AMERİKADAN KURTULMAMIZ İÇİN BİRBİRİMİZE SARILMAMIZ LAZIM DEDİ AMERİKA İŞGAL EDECEK BİZİ, AYNEN ÖYLE DEDİ BANA” “Vallahi bak utanmazsam belediye başkanlığımdan gidip Tekirdağ da ziyaret edecem adamı” dediği, şüphelinin “Ya kesinlikle kesinlikle dediğin doğru adamların tek niyeti var Türkiye yi ele geçirmek şuanda ekonomik bilmem ne olarak zaten ele geçirmiş vaziyetteler” “Az bir şey kaldı ve bir gün bunu bu oyunu yıkmamız lazım bizim” dediği ,

17.04.2008 günü Saat:18:57’de şüphelinin (0532 323 08 88) Tuncay Özkan (0532 236 76 71) ile yaptığı görüşmede özetle; şüphelinin “Efendim ben F. K.    , A…. üyesiyim efendim oğluma Gordion Alışveriş Merkezi var Büyükşehir Belediyesinin yaptığı oranın yağlama yıkamasını verdiler çok büyük bi iş siz ne veriyosunuz onun için aradım ben” , “Hayır vermeyeceksiniz ben verecek yeri biliyorum” , “Ya verin ya da ben verecem tamam mı” , “Sen F…. beyle nasıl konuşuyosun böyle destur de kendine gel” , “Tekliflerinizi bekliyorum duruma göre her an her yere verebilirim ben” dediği, Tuncay’ın “Bu telefonu dinleyen i…. seni gerçekten o zannederler la” , “S…. et boş ver neyse bakarım ben o işe” dediği ,

30.04.2008 günü Saat:16:56’da Mesut Özcan (0532 323 08 88) Tuncay Özkan (0532 236 76 71) ile yaptığı görüşmede özetle; Tuncay’ın “Koca kafa dahil ekibi toplayabilir misin” dediği, şüphelinin “Toplarım” dediği, Tuncay’ın “Ama Kocakafa çok lazım” dediği ,

30.04.2008 günü Saat:16:57’de Levent ALKAYA (0532 464 33 36) Tuncay Özkan (0532 236 76 71) ile yaptığı görüşmede özetle; Tuncay’ın  “Yarın öğleden sonra e şu şeyi hani geçen benle birini görüştürmüştün ya Mesut un orda” , “Bi görüşme daha sağlar mısın” , “Tamam organizasyonu yap” dediği, Levent’in “Tamam” dediği ,

07.05.2008 günü Saat:17:18’de Şüphelinin (0532 323 08 88)  Ahmet Tuncay Özkan (0532 236 76 71) ile yaptığı görüşmede özetle; şüphelinin  ”İyidir son numaramı görmüyorsun” , “423 08 88  541 onu da kaydet” , “Komutan güzel şeyler söyledi” dediği, Tuncay’ın “Ben komutanı boş ver söyledikleri boş işler” dediği, şüphelinin” Bilmiyorum ben bi benzinlik hazırlamıştım yani sana” dediği, Tuncay’ın “Sen hiç o komutanın söylediği boş işlerle ilgilenme boş ver” ,” KOMUTAN BİR GÜNDE ÜÇ TANE ALICI GETİRDİ” dediği ,

29.06.2008 günü Saat:10:18’de Ahmet Tuncay Özkan (0532 236 76 71) ile yaptığı görüşmede özetle; Şüphelinin “İyidir Akşam gazetesini okudun” ,  “Ya şu Yaşar Okuyanın adı bile anılmaması lazım bizimle” dediği, Tuncay’ın “Söylüyoruz ama işte yapacak bi şey yok”, “ Ya ben bu işlerin böyle konuşulmasını hiç istemiyorum” dediği, şüphelinin “B…. sı..tı A. sı.tı” , “Hep beraber sana o ortamı sağladık sen bunun değerini bilmiyorsun” dediği, Tuncay’ın “Evet aynı kanaatteyim” , “Senden ricam” dediği, şüphelinin “Ben pazartesi günü görevimi yapıcam sen merak etme” dediği konuşmanın akabinde Tuncay’ın alttaki teyze ne yapıyor ona iyi bakıyon mu diye sorduğu , şüphelinin “ ben onu kıvama getiriyorum sen merak etme” dediği,  Tuncay’ ın “ yani, karşısı,kıyısı, köşesi nasıl” dediği , şüphelinin  “Cebren alırız sen merak etme” dediği ,

29.06.2008 günü saat 15.21’de Ahmet Tuncay Özkan’ı arayarak yaptığı görüşmede; Şüphelinin “sen yapıyorsun ben niye fırçasını yiyorum bu adamlardan” “Danıştaydaki bütün adamlar habire ... giydirdi bana” “İşte niye satar bilmem ney ben anlatıyorum dik diyorum dik diyorum kardeşim” dediği, A.T.Özkan’ın “O    g… z….. söyleseydin ya  13 üncü daire diye” “g…. z… onlar o kararı verirken ne oluyor peki hadi öptüm” dediği ,

15.08.2008 günü saat 23.46’da Ahmet Tuncay Özkan’ı arayarak yaptığı görüşmede; Şüphelinin “Bitlis Ankara  ya uzak mı” “Tayini mi çıkarmışlar” “ben oraya gidip ordaki tütün tütün fabrikasındaki işçileri organize etmezmiyim ula” dediği ve görüşmenin devamında şüphelinin “Sürün ibneyi, bugün de dün de bi tane elemanlarıyla görüştüm diyo ki oğlum diyo senin başın büyük neden büyük dedim ondan sonra dedi sen Cumhuriyet Mitinglerine gidiyorsun dedi orda dedi Tuncay Özkan ın yanında duruyorsun dedi ne var dedim lan” “Dursam ne olmuş hayır işte Başbakan biliyo seni bilsin a… koyuyum dedim ne olacak” dediği, A.T.Özkan’ın “Gönderemezler ki davayı açarsın zıbarıp kalırlar” dediği, şüphelinin “C. abiyle Bölge İdare Mahkemesinden halledip ... kağıtlarını onların ...” dediği, A.T.Özkan’ın “Konuşma konuşma konuşma konuşma” dediği, şüphelinin “Hayır şey var tanıdığım var ... var” dediği, A.T.Özkan’ın “Bitlis te beşminare türküsünü söyle bakıyım sen” “Bugüne bugün medya patronusun oğlum boş ver gerisini ya” dediği, Şüphelinin “%96 hissemle ben devlet memuru olarak bunu alabiliyorum asla ve asla müdür olamıyorum, müdür olmakta istemiyorum çünkü yürüyüşüm değişiyor sade hisse ortağıyım” dediği 

27.08.2008 günü saat 20.42’te Tanju Güvendiren’i arayarak yaptığı görüşmede; T.Güvendiren’in “Çok meşgulsün demi” dediği, şüphelinin “Ya komutanım ne meşgulü hocam beni Bitlis’e sürmüşler arayanım soranım yok ya” dediği, T.Güvendiren’in “İyi olacağı o tabi sen” dediği, şüphelinin “Ben gidicem BİTLİS TEKİ TEŞKİLATTA çalışıcam” dediği, T.Güvendiren’in “SEN GİDİP ORDA HASTANEDE DOĞRU DURMUYORSUN bilmem ne yapmıyorsun sonra şöyle böyle oldu” “Şark şark hizmetin mi vardı senin” dediği, şüphelinin “Yok canım ne şark hizmeti olacak sürgün” dediği, T.Güvendiren’in “yürütmeyi durdurma talepli dava açman lazım” dediği , 

05.09.2008 günü saat: 18.20’de şüphelinin M.K.K. ile yaptığı görüşmede; Şüphelinin “Yok abi biliyolar , bugün beni Türksattan aradılar” “Mesut bey Tuncay beyin mi o televizyon  diye” dediği, M.K.K’ ın “Yapma ya” dediği, şüphelinin “Tabi internetten haber çıkmış” dediği, , M.K.K’ ın “Yapma ya abi Allah kolaylık versin ne diyim” “Ne gerek var abi bunlara yoruluyosunuz ya valla billaha bu iş uğraşılacak iş değil ne diyim abi Allah kolaylık versin ya” “Arada bi ağa ile görüşürüm o kadar bişey yapmıyorum” “Yani doktorluktan anlamam sen beni şu ilaç ne işe yarar diyemezsin ama başka şeylerden benim anladığım bölümlerden varsa çalışırım” dediği ,

09.04.2008 günü saat: 20.51’de Şüphelinin Mahir Akkar ile yaptığı görüşmede; Şüphelinin “Merhaba Doktor Mesut Özcan ben” dediği, Mahir Akkar’ın “Merhabalar Mahir Akkar ben  merhabalar nasılsınız” “Hamdolsun valla boğuşup duruyoruz ya Mesut beycim şimdi Cengiz sevgili arkadaşım şey yapıyorda bu CD  olayını  yani ben ... kaç senedir çarpışma halindeyim yani  bu AKP nin kapatma olayını ben ta 25.11.2005 te vermiştim zaten Yargıtay Başsavcılığına” “O zamanda  internette hepsi  kayıtlı Mahir Akkar diye girerseniz” “Var yani türbanla ilgili ilk davayı açan benim bunlarla belediye başkanları hakkında  suç duyuruları bir  taraftan Cumhurbaşkanlığı seçimi iptal davası  onuda ben açtın kıran kırana kapışmış durumdayız” dediği,  şüphelinin “Anladım şimdi bakın şöyle ben cuma yada cumartesi günü bir görüşme sağlarım” “Oturur beraber görüşürsünüz ama bu CD işi  çok  uzun zamandan beri bekliyor” “O yüzden onu yarın alabilirsem link  aracılığıyla hiç olmazsa geçebilirim” dediği, Mahir Akkar’ın “Yani siz mi  diyorsunuz ben alayım geçeyim” dediği, şüphelinin “Ben alayım link aracılığıyla geçerim postaya falan vermem cuma günü yada cumartesi günü geldiği zaman mutlak süretle sizi görüştürürüm bu konuda müsterih olun” “Siz Cengiz beye verin yarın arkadaşım gelir Cengiz beyden alır” dediği, Mahir Akkar’ın “Ama bizim isteğimiz dışında bi yanına falan sokulursa” dediği, şüphelinin “Bakın  ben size şunu söyliyim biz hiç bir zaman bizi ulaşanın bilgisi dışında ve oluru dışında siz  bana vermiş olsanız  dahi şüphelinin sözel konfirmasyonunuz olmadan asla hiç bir yerde hiç bir şekilde  kullanılmaz” dediği, Mahir Akkar’ın “O konuda bir anlaşma sağlarsak yayınlansın tabi sorun değil” dediği, şüphelinin “Bakın şöyle söyliyim size bizler insanların güvenini önce sağlamamız lazım güven bozucu ... asla ve asla girmeyiz siz bize bunu verdiğiniz zaman ve evet yayınlayabilirsiniz dediği andan itibaren ama hayır ben istemiyorum dediğin zaman gelip benden hesap sorun Cengiz bey beni tanır diğer arkadaşlar Cengiz bey aracılığıyla çok iyi tanırlar beni” dediği, Mahir Akkar’ın “Yani bunu ben başka kanallara falan şey yapmadım yani bunu karşılık bir bedel talebim olacak benim” dediği, şüphelinin “He hayır verebilirsiniz biz bu tür şeylerde asla ve asla bir ücret ödeyerek almayız bunu açıkca size söyliyim ama diğer kanallara vermek istiyorsanız verin ama” dediği ,

09.04.2008 günü saat 20.51’de yaptığı görüşmenin devamında; Mahir Akkar’ın “Hayır şimdi bende bunu kayıda ben değilimde yarın bi telefonlaşalım yani kayıdı alan ben değilim” “Bana bana anlatabiliyormuyum ben ikinci kişiyim neyse...” dediği, şüphelinin “Kayıdı kim aldığını  ben biliyorum” dediği, Mahir Akkar’ın “Bu cd yi mi” dediği, Şüphelinin “Hı hı orjinal kaydı kim aldığını biliyorum ben nerden çıktığını da biliyorum” dediği, Mahir Akkar’ın “He neyse telefonda bilemiyorum Adli camiadan mı” dediği, şüphelinin “Hı hı şimdi siz şey yaparsanız bakın karşılıklı güven esastır” “Sorun değil bizim için ama asla ve asla bu tür şeylerde  biz hiç bir şekilde ücret ödemeyiz yani para karşılığı biz bunu almayız” dediği, Mahir Akkar’ın “Şimdi şu şekilde şaibe altında kalmayın yani ben anladığım için bunu bana verildği için aklına birilerinin işte ben bişeyler temin etimde” dediği, şüphelinin “Onları yapmamaları için ben bi tane yazı veririm size  bu kayıt alınmıştır ve  hiç bir ücret ödenmemiştir diye” dediği, Mahir Akkar’ın “Yani işte yanlış şeyler  düşünülmesinden sıkılıyorum  olay o anlatabiliyor muyum” dediği, şüphelinin “Yok hayır onun muhattabı ben olurum onun muhattabı ben olurum isterseniz benim adımı verebilirsiniz” dediği, Mahir Akkar’ın “He he zaten ben Tuncay beyle bir program yapmak istiyorum yani bir sürü olayda imzamız var” dediği, şüphelinin “İsim vermeyin” dediği, Mahir Akkar’ın “Tamam yani ben  neyse  epey bi şey var çünkü imza attığım hadise var olay varda onun için” dediği, şüphelinin “Ve siz Cd yi olmazsa Cengiz beye bırakın onda sonra ben aldırırım onu bi şekilde” “Yarına çünkü bu işi bitirmem lazım benim yoksa yani beyefendi gelecek” dediği, Mahir Akkar’ın “Arkadaşımızla bi yanyana  gelirsek sevinirim yanlız  sevdiğimiz bir arkadaş” dediği, Şüphelinin “Tamam ben onun garantisini veriyorum” dediği, Mahir Akkar’ın “Yani tamam ben şey yapayım o zaman Cengiz beye takdim edeyim onu siz” “Tamam ben şimdi Cengiz e onu şey yapayım vereyim siz aldırın” dediği, Şüphelinin “Biz bi rant peşinde değiliz sizlerde öylesiniz” “Bu memleket için bişeyler yapmak lazım” dediği, Mahir Akkar’ın “Ya zaten girin google dan bakın benim neler yaptığımı göreceksiniz” dediği ,

09.04.2008 günü saat: 21.41’de Sizi, M.E.Ç.’ın araması ile yapılan görüşmede; M.E.Ç ‘ ın  “Geldiler mi” dediği, şüphelinin “Şey gelmediler” “Ondan sonra beraber bir yerde oturmuşlar” “Öbür adam biraz arıza çıkarıyor galiba ne kadar vereceksiniz falan gibilerinden” “Ondan sonra dedim ki pardon  dedim biz öyle birşey satın almıyoruz siz götürüp istediğiniz kanala verebilirsiniz ondan sonra yok yok bi de hayır dedi öyle bir niyetimiz yok biz şey yapalım” “Bende aracıyım zart zurt biliyorum ya öyle tipleri” “Ondan sonra sen dedim şeye Cengiz  beye teslim et onu” “Cengiz beyden ben alırım veya aldırırım  arkadaşım olur dedim” “Yok işte mırın kırın etti yok dedi hemen dedi ben başım üstüne bunu yapcam bu benim için görev falan dedi  tam bir psikopat yani o” “Cengize teslim etti şimdi” “Onu alalımda ondan sonra ben hemen ... göndereyim onu” dediği ,

11.04.2008 günü saat: 16.57’de M.E.Ç ile yapılan görüşmede; Şüphelinin “İyidir hastanedeyim bugün eleman dün geldi  bi akrabası vardı ona baktık ondan sonra”  “CD’ler dedi gelmedi falan” “Şeyi ses kaydı geldi ötekiler gelmedi dedi muayenehaneyi saat 11 de bırakacam dedi” “Yani biraz  ayın oyun var” dediği ,

15.04.2008 günü saat 13.38’te Havva (0533 735 64 63) ile yaptığı görüşmede; Şüphelinin “sana şey soracam şu Danıştayla ilgili şeyi ne yaptınız haberi çıkarttınız mı” “Danıştay haberini” “Bi tane CD getirdim unuttular çocuklar” dediği, Havva’nın “Ne getirdin” diye sorduğu, şüphelinin “CD getirdim” dediği, Havva’nın “Valla bilmiyorum ya bi sorayım Cem’e mi verdin” dediği, şüphelinin “Bizimkine verdim de o da Haberden birisine verdi” dediği ,

16.04.2008 günü saat 17.29’da Mahir Akkar ile yaptığı görüşmede; M.Akkar’ın “Mahir Akkar ben” diyerek görüşmeye başladığı, şüphelinin “BEYEFENDİ BURDA” dediği, M.Akkar’ın “Nasıl yapalım” diye sorduğu, şüphelinin “Şöyle yapalım ama kesin bir saat vermedi siz benim muayenehaneme gelin” dediği, M.Akkar’ın “Ben bilmiyorum muayenehaneyi ama” “Kaçta orda olacaksınız Mesut bey” dediği, şüphelinin “Saat 6 da orda olurum ben” dediği, M.Akkar’ın “Peki iyi günler görüşmek üzere” dediği ,

03.05.2008 günü saat 12.10’da Anet SAHAKYAN / Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; 
A.T.Özkan’ın “pazartesi günü adamla konuşacağız bakalım” “Çok ilgileneceğim dedi yani elimden geleni yaparım dedim” dediği, A’nın “İyi yani şey yapar ağırlığı olur ve çevirebilir ama öteki güçlerle kendi arasında bir mukayese yapacak adam” “Ya geleceğinden vaz geçecek öyle bir atraksiyon olacaktır yani ...” dediği, A.T.Özkan’ın “Kim o” dediği, A’nın “Kararı veren şahıs” “Öbür taraftan da baskı yiyordur öyle şey değil kendi başına verdiği karar değil diye düşünüyorum” “Her neyse canımızı sıkmayacağız biz dirayetli olacağız Tuncay seni seviyorum” dediği ,

04.05.2008 günü saat 21.47’te M.E.Ç ile yaptığı görüşmede;  Şüphelinin “işte bizim oğlan yarın gelecek” “Bi konuşmuş öbür tarafla o da ne demek demiş olur vatan borcu sayarım demiş” “Gidip konuşacakmış bakalım yarından için” dediği ,

05.05.2008 günü saat M.E.Ç ile yaptığı görüşmede; Şüphelinin “bizim oğlanla görüşme imkanı olur mu öbür taraf ne oldu ne bitti bi” diye sorduğunuz, M.E.Ç’ nin  “Ha şeye mi Salih abiye mi soruyum” “Soruyum tabi” dediği ,

26.08.2008 günü saat 21.52’te A. A. ile yaptığı görüşmede;  Şüphelinin “bu sefer beni Bitlis’e sürmüşler arkadaşlar” “Bitlis’e tayin yapmışlar” “Yok başkanım gitmem burdayım ben de idari mahkemeye verir hallederim ama adamların niyeti şeyi belli yapmak istedikleri belli” “Yok canım şey Bakanın emri bizzat uğraşan Bakan ve Başbakan” dediği, A.A.’ın  “Abi adamlar ç…. ya adamlar her şeyi çok iyi biliyorlar” “Vallahi billahi adamlar memleketi teslim almayı çok iyi biliyorlar” dediği, şüphelinin “Memleketi bitirdiler bitirdiler” “Ama yılmak yok başkanım bunlar bizi yıldırmaz” dediği, A.A.’ın “doğru da ne kadar kişiyiz” dediği, şüphelinin “çok kişiyiz de başkanım neyin ne olduğunu insanların anlaması biraz geç olur” dediği, A.A.’ın “hocam çok kişi olabilirsin ama cesurlar ne kadar” dediği, şüphelinin “Cesurları alırlarsa sonuçlarına katlanacaklar” dediği ,

11.09.2008 günü saat 11.38’de M.E.Ç ile yaptığı görüşmede; Şüphelinin “Davayı açtık o yüzden seni şey yapamadım da haberdar edemedim” “5. daireye düşmüş” dediği tespit edilmiştir.

c--Örgütsel İrtibatlar ,

Şüpheli Evrim Baykara’nın 20.09.2008 günü saat:12.01’da  SILA isimli şahıs ile  yaptığı görüşmede;
Şüphelinin “Ankaradaki Mesut abiyle tanışmışmıydın aşkım tanıştırmışmıydım Doktor Mesut bahsediyorum değilmi hatırlıyorsun demi deli Mesut”, “Business in sahibi tamam mı Tuncay BEY ONUN ÜSTÜNE YAPTI BUSİNESS İ BİLİYORSUN demi onuda”, “HE BİZ SATIN ALDIK O BİZİM ŞU AN”, “şimdi onlar geldi Mesut abi geldi Tuncay abi şey diyordu zaten benim  su cihazı o bu yok mu, Böyle çılgın fikirler Mesut a onunla yapın filan deyip duruyordu tamam mı”, “telefonla söylemiştim abi dedim böyle böyle işte Tuncay abiye anlattım hani sen ne diyorsun herif direkt atladı” dediği Sıla’nın “O günde 30 litreye yakın su üretiyor bu ” dediği Şüphelinin “bizim yayına başladığımız zaman dedi Kanal Biz profesyonel olarak işte Business Channel o yani tam yayına başladığımızda basarız dedi ordan da reklâmı dedi doğrudan satış”, “Kanaldan ver reklâmı doğrudan satış yapalım ya” dediği anlaşılmıştır.

Şüphelinin dosya kapsamındaki kişilerle yaptığı telefon görüşmelerinin ayrıntısı şöyledir:

 Adnan Bulut
    
  
   319

Adil Serdar SAÇAN
   
       2

Anet SAHAKYAN  
   
   346

Evrim Baykara 
      
     50

Hüseyin NAZLIKUL       
   374

Mahir AKKAR
     
     10

Şener ÖZTÜRK
   
   140

Tanju GÜVENDİREN   
   305

Selim Utku Gümrükçü                2

Ahmet Tuncay ÖZKAN            3056


d-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Örgütün temel belgelerinden ERGENEKON dokümanında, ERGENEKON’un kendi medya kuruluşlarını oluşturma ve diğer medya kuruluşlarını kontrol altına alması gerektiği belirtilmiştir.

Bu güne kadar yapılan soruşturmada da örgütün bu yöntemi çok iyi bir şekilde kullandığı ve hatta bu yöntemi hayata geçirmek için ayrıca örgütsel dokümanlar hazırladığı ve hazırlanan dokümanlar doğrultusunda da faaliyetlerini gerçekleştirdiği görülmüştür.

Bu çerçevede şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ın örgütün amaçları doğrultusunda kullanabileceği televizyon kanalının kurulması, satın alınması konularında yoğun çaba sarf ettiği, yöneticisi olduğu dönemde Kanaltürk Televizyonunun yayın politikasını örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirme gayreti içerisinde bulunduğu, şüpheli Mesut Özcan’ın bu şüpheli ile doğrudan irtibatlı bulunduğu anlaşılmıştır.

Şüpheli Emniyet aşamasında alınan savunmasında medikal bir televizyon kurma düşüncesi olduğunu,  bu düşüncesinde Hüseyin Nazlıkul  ve Ahmet Tuncay Özkan’ın kendisine yardımcı olduklarını,  başka bir şahsa ait  Businnes Tv isimli  kanalı  satın aldığını, Ahmet Tuncay Özkan’ın bu satın alma konusunda kendisine teknik ve maddi konuda yardımcı olduğunu, bu kanalın %96’ sının kendisine, kalan hisselerinin eşine ve diğer kişilere ait olduğunu beyan etmesine rağmen, yukarıda ayrıntısı verilen 27.06.2008 tarihli görüşme içeriğine göre söz konusu televizyon kanalının sahibinin resmiyette şüpheli Mesut Özcan  olacağı, gerçekte ise kanalın asıl sahibi ve yöneticisinin Ahmet Tuncay Özkan olacağı açıkça görülmektedir.

 Kanaltürk televizyonunun satılmasından sonra, yayın politikasını örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirecekleri bir televizyon kanalı kurulması  konusunda her iki şüphelinin birlikte hareket ettikleri, şüphelinin adli  ve idari yargıda görev yapan kamu görevlileri ile mesleği sebebi ile kurduğu yakınlığı kullanarak televizyon kanalı kurulması, resmi mercilerdeki işlemlerinin tamamlanması, başka şahıslarca kurulan televizyonların satın alınması, örgütün amaçları doğrultusunda televizyonda yayınlanacak bir kısım materyalin temini   konularında,ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ içerisinde şüpheliler Ahmet Tuncay Özkan ve Tanju Güvendiren ile birlikte faaliyet gösterdiği, 30.04.2008 tarihinde şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile yapmış olduğu telefon görüşmesinden anlaşılacağı üzere Ankara’da bir kısım toplantılar düzenlediği, açıklanan nedenlerle şüphelininERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün üyesi olarak faaliyette bulunduğu anlşılmakla;

Şüpheli Mesut Özcan’ınERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olma eylemlerine uyan TCK’nun  314/2, 53, 58/9,63, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunun 5. maddeleri uyarınca cezalandırılması talep edilmiştir.  

26-Şüpheli Hüseyin Nazlıkul

a-Savunmaları,

 
Emniyet beyanı 


Tıp doktoru olduğunu, Almanya’da serbest gazetecilik yaptığını ve Alman sarı basın kartı sahibi olduğunu, Alman vatandaşı olduğunu, Almanya’da da Gisen Tıp Fakültesinde öğretim görevlisi olduğunu, Uluslararası Nöroterapi Cemiyeti Bilim Kurulu Başkanı olduğunu, ayrıca Nöroterapi ve Akapunktur ile ilgili pek çok derneğin kurucu üyesi ve başkanı olduğunu, 

Mehmet Şener Eruygur’u Çağlayan mitinginin yapıldığı dönemde Kanaltürk televizyonunu ziyarete geldiği zaman tanıdığını, 

Ahmet Tuncay Özkan’ı 2002 yılında kendisine tedavi için geldiği sırada tanıdığını, o tarihten sonra arkadaş olduklarını, bu şüphelinin Kanaltürk televizyonunu kurması konusunda kendisine yardımcı olduğunu, arkadaşlıklarının devam ettiğini, 


Adnan Bulut’u Kanaltürk televizyonunun haber müdürü olması sebebiyle tanıdığını, bu kişinin 2008 yılı başında kendisinin hissedarı olduğu KTN Medya Yapıma Genel Müdür olarak atandığını, 


Mesut Özcan’ı Tuncay Özkan vasıtası ile bir yemekte tanıdığını,  kendisinden gayrimenkul satın aldığını,


Murat Ağırel ‘i Cumhuriyet mitinglerinin yapıldığı dönemde Kanaltürk’te yapılan toplantılarda tanıdığını, 

Adil Serdar Saçan’ı 3 yıl önce Tuncay Özkan ‘ın tavsiyesi üzerine tedavi amaçlı geldiğinde tanıdığını, 

Tanju Güvendiren’i Kanaltürk’te gördüğünü, kendisine tedavi amaçlı olarak geldiğini, 

Selim Utku Gümrükçü’yü Cumhuriyet mitinglerinin yapıldığı dönemde bir mitingde gördüğünü, 

Evrim Baykara’yı Cumhuriyet mitinglerinin yapıldığı dönemde tanıdığını, kendisine tedavi amaçlı olarak geldiğini,

Bürosunda yapılan aramada ele geçen yasadışı PKK terör örgütünün tanıtımının yapıldığı İngilizce video kasetini 1999 yılında deprem sırasında İzmit’te görev yaptığı sırada yanına gelen Alman gazetecilerin verdiğini, 

Evinde yapılan aramada ele geçen 1 sayfa “Cumhuriyetçi seferberlik eş güdüm toplantısı” başlıklı yazının Tuncay Özkan’a ait olduğunu ve arabasında unuttuğunu, 

“TSK ile ilgili genel bilgiler” başlığını taşıyan Hizmete Özel ibareli evrakların bir arkadaşı tarafından getirilen kullanılmış kâğıtlar olduğunu, 

İş yerinde yapılan aramada ele geçen Askeri Eğitim bilgilerinin bulunduğu dokümanların yine kullanılmış kâğıtlar olduğunu,

Tuncay Özkan ile 01.02.2008 tarihinde yapmış olduğu görüşmenin Kanal Türk’ün satışı ile ilgili olduğunu, 

14.11.2007 tarihli Kayıt Sıra No: 1363’de kayıtlı,   Güler Kömürcü’nün  Serdar … ile yaptığı telefon görüşmesinde; PKK üyesi Salman KURTULAN dan bahsederek SERDAR’ın “Aynı ekip aynı ekip” “Bunun amcaoğlu ölüyor tamam mı?” “Salmanın” “Ve bunun bu para işlerini yürütüyor bankası örgütün” “Salman” “… örgütün para işlerini yürütüyor ama aynı zamanda da” “Ziraat bankasından maaş çekiyor ufak ufak” “Bir ikincisi şu sana diyorum ki aynı yerin nüfusuna kayıtlı Doktor kod adlı olan ise” “Getiriliyor” diyerek, büyük miktarlarda para geldiğinden bahsettiği,  G. Kömürcü’nün “Doktor orda mı hala” “.. bende ki bilgi de Almanyaydı” dediği,  SERDAR’ın “Hayır Almanya dan buraya geldi oraya yerleşti memleketinde oturuyor dedim ya” “Hatta sana dedim ya parayı nerden çektiğini maaş alıyor adam maaş aldığı yeri” “Doktorun da aynı banka yani dolayısıyla Ekip Ekip” “Parayı alıyor” “Televizyon da kuruyor Tuncay’LA beraber tamam mı Ekip dinliyorsa da ta götüne koyayım DOKTOR Hüseyin Nazlıkul’UN parasını alıyorlar” “Bu MİT’teki Ekipten bizimkiyle beraber tamam mı paralarla televizyon kuruyorlar ama kurdukları televizyonun paralarını getiren adamın yanındaki en büyük para sahibi adam da neden...  Ziraat bankasından maaş alıyor” “Ya BENCE EKİP PATLADI TAMAM MI BUNUN BİZE YANSIMALARI GEÇTE OLSA ... BİZ İŞİN ORTASINDA DEĞİLİZ SONUNA DOĞRU ÖĞRENDİK anladın mı” şeklindeki görüşme ile ilgili olarak; 


Hakkında kamu davası açılan Güler Kömürcü’nun SERDAR isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde bahsi geçen olayın gerçek dışı olduğunu, Kanaltürk televizyonunun kurulmasında her hangi bir katkısı bulunmadığını,  kendisinin hissedarı olduğu KTN Medya isimli şirket ile Kanaltürk arasında ticari bir anlaşma yapıldığını, bu anlaşma çerçevesinde bu şirkete ait uydu yayın hakkının Yaşam TV ye yani Kanaltürk’e kiralandığını, bu anlaşmanın yasalara uygun olduğunu, SALMAN KURTULAN isimli şahsın genel cerrahlık yapan bir doktor olduğunu,  aynı ismi taşıyan ve bu kişinin amcasının oğlu olan diğer SALMAN KURTULAN ‘ın ise İTÜ ‘de profesör olduğunu,  kendileri ile zaman zaman görüştüğünü, 

20.08.2008 günü saat: 11.06 da Bedrettin DALAN ile yaptığı görüşmede; ertesi günü yani 21.08.2008 günü saat:07.00 de Bedrettin DALAN’a ait Acıbadem de bulunan bir vakıfta Tuncay Özkan’ın da bulunacağı bir yemek için randevulaştığı görüşme ile ilgili olarak, Bedrettin DALAN’ın kendi hastanesinde bir klinik açılması için teklifte bulunduğunu, ancak kendisinin kabul etmediğini, Bedrettin DALAN’ın kendisine muayene için geldiğini, Almanya’da okuyan kızının Türkiye’de Diş Hekimliği Eğitimi almasını istediği için bu konuyu görüşmek üzere Bedrettin DALAN ile randevulaştığını, Bedrettin DALAN istediği için yemeğe Tuncay Özkan’ı da çağırdığını, 

01.04.2008 günü saat: 08.51 de Evrim Baykara’ya gönderdiği mesajda; “Evrim gunaydin. Hafta sonu icin bir prova yapmanizi istedigim bir slogan. Umutsuzluk karanliga teslimiyettir, ozkan sen bizim umudumuzsun... H.Nazlikul”  şeklindeki mesaj ile ilgili olarak, 

Tuncay Özkan’ın partileşme süreci içerisinde slogan arayışı içerisinde olduklarını, kendisinin de İzmir’de bulunan Bizkaçkişiyiz derneğinin genel sekreteri olan Evrim Baykara’ya kendi bulduğu sloganı gönderdiğini, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile bir ilgisinin bulunmadığını beyan etmiştir.

    Savcılık beyanı


0532 625 32 74 numaralı cep telefonunu kullandığını, Almanya’da Yeşiller Partisinin kurucu üyesi, Nükleer Savaşa Karşı Uluslararası Hekimler Derneği, Alman Basın Sendikası, Alman Tercümanlık Derneği, Tabip Odası, Alman Tamamlayıcı Tıp Derneği, Uluslararası Noral Terapi Derneği üyesi, Türkiye’de Noral Terapi Ve Regulasyon Derneği Başkanı, Bilimsel Tamamlayıcı Tıp Ve Regülasyon Tıp Derneği Başkanı, Bilimsel Akapunktur Derneği ve Akademik Akapunktur Derneği, Fizik Tadevi Rehabilitasyon Derneği, Türk Tabipler Derneği üyesi olduğunu, Almanya da sertifikalı Kürtçe tercümanlık yaptığını, şüphelilerden İlhan Selçuk’u kendisinin Almanya’da öğrenci olduğu 1987-1988 yıllarında bir kitap fuarında tanıdığını, şüpheliye çevirmenlik yaptığını, daha sonra Türkiye’de Kanaltürk’ün kurulduğu dönemde Tuncay Özkan ile birlikte Cumhuriyet gazetesine gittiklerinde gördüğünü ve daha sonra bir yemek davetinde karşılaştıklarını, 


Mehmet Şener Eruygur’u kendisinin Kanaltürk’te danışma kurulunda üye olduğu sırada 2007 yılının Nisan ayında Kanaltürk’ü ziyarete geldiği sırada tanıştığını,


Tuncay Özkan’ın 2002 yılında tedavi amaçlı kendisine geldiğini, hastası olduğunu, daha sonra çalıştığı medya grubunda program yapmayı teklif ettiğini,  bir süre Skytürk’te program yaptığını, daha sonra Tuncay Özkan’ın farklı medya gruplarında çalıştığını,  kendisine neden bir televizyon kanalı kurmadığını sorduğunu, o arada Tuncay Özkan’ın yerel bir kanalı satın alarak Kanaltürk ismi ile yayın hayatına başladığını, şirketin isminin Yaşam Tv olarak devam ettiğini, Kanaltürk ismi ile yayın yaptığını, Kanaltürk’ün ulusal çapta yayın yapmak amacıyla uydu frekansı ihtiyacı doğduğunu, bunun için kendisinin Almanya’da KTN Medya isimli bir şirket kurduğunu, bu şirketin prodüksiyon ve reklam şirketi olduğunu, Almanya’da kablolu yayına geçerek Eurotürk ismi ile yayın yaptığını, uydu frekansını aylık 18.000 dolar bedelle kiraladıklarını, Tuncay Özkan ile yaptıkları anlaşma uyarınca Almanya’daki reklam gelirlerini kendisinin aldığını, masraflar ödendikten sonra kalan parayı paylaştıklarını, Tuncay Özkan ile kendisi arasında doğrudan para alış verişi olmadığını, KTN Medya ile Yaşam Tv şirketleri arasında resmi olarak yapılan anlaşma uyarınca işlerin yürütüldüğünü, reklam sınırlaması ile ilgili mevzuatın Almanya’da daha lehlerine olması sebebiyle Eurotürk kanalı ile alınan reklamlardan dolayı Türkiye’ye göre daha iyi kazanç elde ettiklerini, Tuncay Özkan ile ilişkilerinin bu şekilde devam ettiğini, Yaşam TV ‘nin resmi kayıtlarında Tuncay Özkan’ın isminin bulunmadığını, 


Adnan Bulut’un Kanaltürk’ün kuruluş döneminde haber müdürü olduğunu, daha sonra Eurotürk’ün başına getirildiğini, daha sonra da Tuncay Özkan’ın tavsiyesi ile KTN Medya da göreve aldığını, 


Mesut Özcan’ı 3 yıl önce Tuncay Özkan ‘ın yemek davetinde tanıdığını, daha sonra yaptığı televizyon programlarına konuk ettiğini, kendisinden bir kooperatif hissesi ile bir daire satın aldığını, 


Murat Ağırel‘i Cumhuriyet Mitingleri sırasında Kanaltürk’te yapılan toplantılardan tanıdığını, İstanbul’da Memleket Sevdalıları isimli derneğin başkanı olduğunu, bir dönem Bizkaçkişiyiz platformunda etkili olduğunu, o dönemde kanalda yapılan mitinglerdeki örgütlenme üzerine yapılan toplantılarda tanıştıklarını, 


Adil Serdar Saçan’ı Tuncay Özkan’ın tavsiyesi üzerine tedavi olmak için geldiğinde tanıdığını,  


Tanju Güvendiren’i emekli savcı olarak tanıdığını, 

Tuncay Özkan ile çok samimi olduklarını, 


Selim Utku Gümrükçü’yü İzmir’de Kanaltürk ofisinde gördüğünü, o dönem CHP Gençlik Kollarında aktif çalıştığını, Kanaltürk ‘ün İzmir ofisinde de gönüllü çalıştığını,  


Evrim Baykara’yı Cumhuriyet Mitingleri nedeniyle İzmir’de tanıdığını, bizkaçkişiyiz hareketinin partileşme sürecinde Selim Utku Gümrükçü ve EVRİM BAYRAKA ile telefon görüşmesi yaptığını, 


Güler Kömürcü ile SERDAR isimli şahsın 14.11.2007 tarihinde yapmış oldukları telefon görüşmelerinde bahsi geçen hususların gerçek dışı olduğunu, 


İş yerinde ele geçen 5 dolu video kasedin 1999 yılında Kocaeli Değirmendere ‘de yardım amaçlı olarak bulunduğu sırada Almanya’dan gelen bir gazeteci tarafından kendisine verildiğini, içeriği hakkında daha sonra bilgi sahibi olduğunu, bu kasette bulunan yasadışı PKK ‘nın tanıtımı niteliğindeki görüntüleri kimin hazırladığını bilmediğini,  

Evinde ele geçen dokümanlarda ismi geçen DEMOS’un Kürt aydınları tarafından PKK karşıtı bir oluşum olarak kurulduğunu, yasal zeminde Kürt kültürünün, dilinin özgürleştirilmesi yönünde açılımlar yapma amacında olduğunu,  burada görev alan şahıslardan tanıdığı kişiler olduğunu,  DEMOS’UN bir platform olduğunu, üç toplantılarına katıldığını, bahse konu dokümanın toplantıda aldığı notlara ilişkin olduğunu,

Evinde ele geçen Cumhuriyetçi Eş Güdüm toplantısına ilişkin dokümanın Tuncay Özkan’a ait olduğunu, birlikte yolculuk yaptığı sırada arabasında unuttuğunu,

Evinde yapılan aramada ele geçirilen HİZMETE ÖZEL ibaresi bulunan kâğıtların şirkette ortağı olan bir doktor arkadaşı tarafından kâğıt israfını önlemek amacıyla temin edilen kullanılmış kâğıtlar olduğunu, 

Uluslararası ünvanları bulunan bir bilim adamı olduğunu, yasadışı her hangi bir faaliyetinin bulunmadığını beyan etmiştir.

  
  Sorgu beyanı 


Önceki aşamalarda vermiş olduğu savunmasını tekrar ederek İlhan Selçuk ile Almanya’da kitap fuarında kendisine çevirmenlik yapması nedeniyle tanıştığını, Tuncay Özkan’ı Kanaltürk’ün kuruluş döneminde 2003-2004 yıllarında tanıdığını, PKK ile her hangi bir bağlantısının bulunmadığını, Almanya’da Alman polisinin bu örgüt hakkında yaptığı telefon dinlemelerinin çözümlerini yaptığını, terör örgütünün eylemlerini televizyon kanallarında kınadığı için tehdide maruz kaldığını beyan etmiştir.

b-Ele Geçen Dokümanlar

 
Şüphelinin Sarıyer ilçesi Pınar Mahallesi Seba Milenyum Evler D Blok Daire:13 sayılı ikametinde yapılan arama sonucu el konulan dokümanların yapılan ön incelemesinde;

 1 sayfa, içerisinde el yazısı ile yazılmış, “Sosyal Kültürel Projeler komisyonu ibaresi” başlığı bulunan dokümanda, maddeler halinde “1-DEMOS (mevsim toplantıları, yılda 4 kez toplantı yapılacak. Mart haziran-Eylül – Aralık-Özel Gündem hariç” “2-DEMOS-düşünce raporu-Etkilenme-Etikleme-Aydınlatma-Aydınlanma” “3-Kurumlaşma-???-Erdemli kılma” “4-Fikir alışverişi” “5.Ayın 1 Cumartesi Komisyon toplantısı 15:00” “II-DEMO yayını bülten yayın. Kamuoyunun yayın ile ilgilenmesi lazım. Forum yanın bağlıyan, Önümüzdeki ½ yıl içinde internet gazeteciliği” “III-dergi yorumu konusunda önceliğimiz internet sayfası” “IV-Radyo rast. Frekans alınmış” şeklinde notlar bulunduğu, şüpheli beyanında bu notların Başkanlığını Doktor Kemal PARLAK’ın yaptığı ve Kürt Sorununa Demokratik Çözüm adı altında faaliyet gösteren bir organizasyona ait olduğunu beyan ettiği,

 1 sayfa “Cumhuriyetçi eş güdüm toplantısı” ibaresi bulunan A-4 kâğıdı incelendiğinde; CUMHURİYETÇİ SEFERBERLİK EŞGÜDÜM TOPLANTISI başlıklı 12.03.2008 tarihli Ramada Otel saat:; 14.00 GÜNDEM bilgisayar yazısı ile başlayıp 1. Eşgüdüm üyeleri tarafından bilgilendirme-----el yazısı ile sivil toplum kuruluşlarına çağrı 2. Nisan ayı içerisinde kongre toplantısına ilişkin görüşler 3.Ülkedeki gelişmelere ilişkin değerlendirme______el yazısı ile ekonomi 4. Eşgüdüm Kurulu tarafından sendika ziyaretleri programı 5.Eşgüdüm Kuruluna önerilen kuruluşların onaylanması 6. Gelecek toplantı tarihi ve gündemi yazdığı,

El yazısı ile yazılmış “1.ulusalcı cephenin 2.imanın ruh ve bedenine dönük faşizm 3.kurumların haberdar edilmesi ve eşgüdümün sağlanması 4.bu işin adını iyi koyalım derken ne demek istiyorum? Yerel ve genel yöntemlere karşı ne yapacaz Siyasi program nedir? 5.ADD toplantı %30 siyasi değişim demokratik mücadele, Öneriler başlığı altında 1.sendikalar için ziyaret 2. sivil toplum için çağrı?ziyaret kontrol 3. siyasi parti için kamuoyu çalışması ve DSP ile görüşme HYP 4. CHP kurultayı için ziyaret 5. tü?? ????? ?????? çalışma 6. yeni bir siyasi ?????için çalışma7. demokrasi ??? yazıldı neler yapıldı ? ????? ???? ?????/ ???? ???.demokrasinin ??? olduğunu anlatalım. Ülkemizin yabancılaşmasına karşı ne yapabiliriz” yazan doküman ile ilgili olarak, dokümanın Tuncay Özkan ‘a ait olduğunu, kendi aracında unuttuğunu beyan ettiği, 

(1-2’ye kadar numaralandırılmış) üzerinde “HİZMETE ÖZEL” ibaresi bulunan A-4 kağıtları incelendiğinde; İçerisinde evrak güvenliği ile ilgili,  muhabere güvenliği muhabere istihbaratı muhabere emniyeti 2. sayfasında Türk Silahlı Kuvvetleri ile ilgili olarak genel bilgiler başlığı altında TSK nın hangi Kuvvet Komutanlıklarından oluştuğu SORU şeklinde el yazısı ile not düşülen K.K.K. bünyesindeki sınıfların tasnif edildiği K.K.K nın kuruluşunu gösteren şemanın bulunduğu, dokümanın çok yerinin altının çizildiği ve işaretlendiği doküman ile ilgili olarak, bir arkadaşına ait kullanılmış kağıtlar olduğunu beyan ettiği, 

Şüpheliye ait Şişli ilçesi Teşvikiye Caddesi No:16 Kat:3 (Eski No:166/4-5) sayılı Naturel Sağlık Hizmetleri ve Tic. Ltd. Şti. sayılı iş yerinde yapılan arama sonucunda bulunarak el konulan malzemelerin yapılan ön incelemesinde;

3 adet ‘Hizmete özel’ ibareli bilgisayar yazısı ile yazılan askeri atış bilgilerinin bulunduğu, kimi bölümlerin kalem ile işaretlendiği,  not kağıtları incelendiğinde; 1. sayfada Hizmete özel yazılı, içerisinde askeri atış bilgilerinin bulunduğu Metre öğretim Atışı, Uygulama şekli, III-28 Hizmete özel yazısı ile bittiği, 2.sayfada  Hizmete özel yazılı, Teçhizatın, silahın kamuflajı, mevzini kamuflajı, mevzi değiştirme, yüksek sürünme, Hizmete özel II-6 yazısı ile bittiği,3.sayfada Hizmete özel yazılı, yüksek sürünmenin, alçak sürünmenin, tam siper ve mevzi almanın tanımlandığı Hizmete özel II-7  ifadelerinin yer aldığı doküman ile ilgili olarak bu kağıtların bir arkadaşı tarafından getirilmiş kullanılmış kağıtlar olduğunu beyan ettiği anlaşılmıştır. 

-El konulan ve 5 numarası verilen VHS Kasetin, “PKK TERÖR ÖRGÜTÜNÜN TANITICI BELGESELİ”  olduğu görülmüştür.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:1363, 14.11.2007 tarihinde Güler Kömürcü’nün  Serdar ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; PKK üyesi Salman KURTULAN dan bahsederek SERDAR’ın “Aynı ekip aynı ekip” “Bunun amcaoğlu ölüyor tamam mı?” “Salmanın” “Ve bunun bu para işlerini yürütüyor bankası örgütün” “Salman” “… örgütün para işlerini yürütüyor ama aynı zamanda da” “Ziraat bankasından maaş çekiyor ufak ufak” “Bir ikincisi şu sana diyorum ki aynı yerin nüfusuna kayıtlı doktor kod adlı olan ise” “Getiriliyor” diyerek, büyük miktarlarda para geldiğinden bahsettiği,  G. Kömürcü’nün “Doktor orda mı hala” “.. bende ki bilgi de Almanyaydı” dediği,  SERDAR’ın “Hayır Almanya dan buraya geldi oraya yerleşti memleketinde oturuyor dedim ya” “Hatta sana dedim ya parayı nerden çektiğini maaş alıyor adam maaş aldığı yeri” “Doktorun da aynı banka yani dolayısıyla Ekip Ekip” “Parayı alıyor” “Televizyon da kuruyor Tuncay’LA beraber tamam mı Ekip dinliyorsa da ta götüne koyayım DOKTOR Hüseyin Nazlıkul’UN parasını alıyorlar” “Bu MİT’teki Ekipten bizimkiyle beraber tamam mı paralarla televizyon kuruyorlar ama kurdukları televizyonun paralarını getiren adamın yanındaki en büyük para sahibi adam da neden...  Ziraat bankasından maaş alıyor” “Ya BENCE EKİP PATLADI TAMAM MI BUNUN BİZE YANSIMALARI GEÇTE OLSA ... BİZ İŞİN ORTASINDA DEĞİLİZ SONUNA DOĞRU ÖĞRENDİK anladın mı” dediği,

Tape No:7448, 01.02.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H. Nazlıkul’un  “Kanalla ilgilenen Amerikalılar o sözleşmeleri ve hukuk danışmanlığı için Münci beyle konuşmuşlar onu angaje etmişler. Münci beyde bizim bu Ulusal kanalı  mahkeme kararı da falan bi dosya bana yarın ulaştırırlarsa pazar günü Amerika’ya gidiyormuş asıl patron” dediği, T. Özkan’ ın da “RTÜK kararını veririm ya RTÜK kararı var…Biz onu biz yönlendirdik. Bu hangisiymiş ona gidenler şey dimi PBS ciler… Biz yönlendirdik Münci beye.” dediği anlaşılmıştır.

Tape No: 8127, 20.08.2008 tarihinde X BAYAN/ Hüseyin Nazlıkul ile COŞKUN UMUR/ Bedrettin DALAN  arasında yapılan telefon görüşmesinde özetle;X BAYAN’ ın “ Doktor Hüseyin Nazlıkul un telefonu”,  COŞKUN UMUR” Coşkun UMUR ben Bedrettin DALAN ı aramıştı onu görüş Bedrettin DALAN la görüştürecem” dediği , X “ Bi dakika Bedrettin bey mi görüşecek C.U “ Evet evet” dediği, X “ Bir dakika” (X Bayan Arka Planda Hüseyin Nazlıkul a Hitaben :"Hüseyin bey Hüseyin bey Hüseyin bey Bedrettin bey görüşecekler" diyor) Hüseyin Nazlıkul “ Alo” , COŞKUN UMUR “  Hocam bi saniye” dediği, Bedrettin DALAN “ Efendim”  Hüseyin Nazlıkul” Başkanım iyi günler” ,  B.D: “İyi günler” , H.N“ Nasılsınız” , B.D“ Canım iyiyim sen nasılsın doktor” , H.N  “Teşekkürler yarın akşam burdaysanız Tuncay bey yemek yiyelim diyor” , B.D
“ Tamam gelin  bana ” ,  H.N  “Vakıfa mı şeye mi”, B.D“ Yo Vakfa gelin Acıbadem”, H.N“Tamam yarın akşam sendeyiz Başkanım”, B.D“ Yarın saat 7’de gelin”, H.N “ Tamam hocam tamam”, B.D“Hadi öptüm”, H.N
“ Oldu görüşürüz” dediği ,

d-Örgütsel İrtibatları,


Şüpheliden elde edilen “(1-2’ YE KADAR NUMARALANDIRILMIŞ) 1 NUMARALI SAYFADA “HİLTON MEETİNGS” İBARESİ BULUNAN VE KATILIMCI İLETİŞİM BİLGİSİ ŞEKLİNDE EL YAZISI İLE YAZILAN ÇEŞİTLİ İSİMLERİN,CEP TELEFON NUMARALARININ VE E- MAİL ADRESLERİNİN BULUNDUĞU,BU İSİMLER ARASINDA  TURKAN SAYLAN 0 533 460 69 00 CYDD@CYDD.ORG.TR ,Kemal YAVUZ 0 555 525 33 60 SÜHEYL BATUM  0542 344 47 92 0 212 381 03 79 SBATUM@BANCEŞEHİR.EDU.TR, Adnan Bulut 0 533 414 21 34    AdnanBulut@KANALTURK.COM.TR, Evrim Baykara 0 533 769 56 25 EVRİM@MED-KİM.COM.TR” ibarelerin bulunduğu doküman şüpheli Kemal YAVUZ’ a sorulduğunda; dokümanda geçen 0555 525 33 60 numaralı telefon hattının eşi MELEHAT YAVUZ adına kayıtlı olduğunu, cep telefonu kullanmadığını, Hüseyin Nazlıkul’ u tanımadığını, Hilton otelinde yapıldığı belirtilen toplantıya katıldığını, bu toplantıya Tuncay Özkan ın daveti üzerine katıldığını, Toplantıda hatırladığı kadarıyla TÜRKAN SAYLAN’ın da olduğunu, toplantının amacı kurulacak yeni bir siyasi parti ile ilgili yapılacak ön çalışmaları konuşmak olduğunu, ancak bu toplantıda her hangi bir şekilde konuşma yapmadığını beyan etmiştir.

Şüpheli Hüseyin Nazlıkul’un dosya kapsamındaki kişilerle tespit edilen telefon görüşmelerinin dökümü şöyledir:

1
Adnan BULUT






479
2
Anet SAHAKYAN






71
3
Barış DALAN







10
4
Coşkun UMUR






29
5
Evrim BAYKARA






31
6
Murat AĞIREL






18
7
Mesut ÖZCAN






374
8
Merdan YANARDAĞ





87
9
Selim Utku GÜMRÜKÇÜ





33
10
Şener ÖZTÜRK






82
11
Ahmet Tuncay ÖZKAN





1824
12
Tanju GÜVENDİREN





26

e-E. Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Örgütün temel belgelerinden ERGENEKON dokümanında, ERGENEKON’un kendi medya kuruluşlarını oluşturma ve diğer medya kuruluşlarını kontrol altına alması gerektiği belirtilmektedir.

Bu güne kadar yapılan soruşturmada da örgütün bu yöntemi çok iyi bir şekilde kullandığı ve hatta bu yöntemi hayata geçirmek için ayrıca örgütsel dokümanlar hazırladığı ve hazırlanan dokümanlar doğrultusunda da faaliyetlerini gerçekleştirdiği görülmüştür.

Bu çerçevede şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ın örgütün amaçları doğrultusunda kullanılacak televizyon bir kanalı kurulması ve satın alınması konularında yoğun çaba sarf ettiği, bununla ilgili pek çok görüşme yaptığı, başka kişilerin televizyon kurması ve satın alması konusunda yardımcı olduğu, yöneticisi olduğu dönemde Kanaltürk Televizyonunun yayın politikasını örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirme gayreti içerisinde bulunduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Hüseyin Nazlıkul’un Tıp doktoru ve gazeteci olduğu, şüphelilerden Ahmet Tuncay Özkan ve hakkında soruşturma devam eden şüpheli Bedrettin DALAN ile irtibatlı olduğu, şüpheli Tuncay Özkan’ın televizyon yayıncılığı ve  diğer faaliyetleri konusunda bu şüpheliye yardımcı olduğu,  şüphelinin aynı zamanda yurtdışı bağlantılarının da bulunduğu, Ahmet Tuncay Özkan’ın kontrolünde bulunan Kanaltürk’ün yayın yapabilmesi için şüpheli Hüseyin Nazlıkul’un Almanya’da şirket kurarak uydu kanalı kiralama yolu ile kanalın uydu üzerinden ulusal ve uluslararası yayın yapmasını sağladıkları anlaşılmaktadır.

Şüpheli Hüseyin Nazlıkul’un örgüt mensubu şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile Bedrettin DALAN arasında bağlantı kurulmasına yardımcı olduğu,  örgütsel amaçlı olarak bu şüpheliler ile toplantılar yaptığı tespit edilmiştir. 

Şüpheli Hüseyin Nazlıkul aşama beyanlarında her ne kadar Bedrettin DALAN ile yurtdışında okuyan kızının Türkiye’de Diş Hekimliği eğitimi alması konusunda görüşmek için bir araya geldiklerini,  Bedrettin DALAN’ın bu görüşmeye Tuncay Özkan’ı da davet ettiğini iddia etmiş ise de, 20.08.2008 tarihinde gerçekleşen telefon görüşmesinde şüpheli Hüseyin Nazlıkul’un Bedrettin DALAN’ı arayarak Tuncay Özkan’ın görüşmek istediğini beyan ettiği, bu konuşma içerisinde şüphelinin kızının eğitimi konusunda her hangi bir ifadenin yer almadığı, şüphelilerin örgütsel amaçlarla gizli toplantı yapmak üzere randevulaştıkları, şüphelinin evinde ve iş yerinde ele geçen dokümanların bir Tıp doktorunda bulunması olağan belgelerden olmadığı, bu deliller çerçevesinde şüpheli Hüseyin Nazlıkul’un şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile birlikte ERGENEKON terör örgütünün medya yapılanması içerisinde faaliyet yürüttüğü, terör örgütünün üyesi olduğu sonuç ve kanaatine ulaşılmakla;

Şüpheli Hüseyin Nazlıkul’ un üzerine atılı Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmak eylemine uyan, TCK’nun 314/2, 53, 58/9, 63 ve 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunun 5. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

27-Şüpheli Adnan Bulut,

a-Savunmaları

 Emniyet beyanı

 Gazeteci olduğunu, çeşitli televizyon kuruluşlarında değişik görevler aldığını,  meslek hayatının son 10 yılının  değişik televizyonlarda haber müdürü olarak geçtiğini, 0533 414 21 34, 0541 2010036  numaralı  telefonları kullandığını, 


Vedat Yenerer’i Kanal D de birlikte çalıştıkları için tanıdığını, 


Doğu Perinçek’i bir panelde konuşmacı olması sebebiyle tanıdığını,, 

Serhan Bolluk ‘u Doğu Perinçek’ in yanında gördüğü için tanıdığını,, 

Adnan Akfırat ‘ı gazeteci olması sebebiyle tanıdığını,


Ferit İlsever, Kemal Yalçın Alemdaroğlu, Mehmet Şener Eruygur, Ahmet Hurşit Tolon, UFUK BÜYÜKÇELEBİ,  Sinan AYDIN Aygün, Erol Mütercimler, TURGUT BÜYÜKDAĞ, Levent Temiz, Semih Tufan Gülaltay, SEDAT Peker, ALPASLAN ASLAN, Tuncay Güney, İlhan Selçuk’u medyadan tanıdığını, 


Ahmet Tuncay Özkan’ı 10 yıldan bu yana tanıdığını, kendisinin tavsiyesi ile birlikte çalışmaya başladıklarını, yöneticisi olduğu televizyonlarda  kendisinin haber müdürü olarak görev aldığını, 


Gürbüz Çapan’ı hemşerisi olması sebebiyle tanıdığını, 


Hüseyin Nazlıkul’u  doktoru olması sebebiyle, Adil Serdar Saçan’ı  Emniyet Müdürü olması sebebiyle, Tanju Güvendiren’i Ahmet Tuncay Özkan’ın arkadaşı olması sebebiyle tanıdığını, 


Telefon görüşmelerinin  suçla ilgili olmadığını, evinde yapılan aramada ele geçirilen tabancanın kendisine ait taşıma ruhsatlı silah olduğunu,  


 Hakkında işlem yapılan diğer şüphelileri tanımadığını, soruşturma çerçevesinde ele geçen örgüt belgeleriyle ilgisinin bulunmadığını, suç işlemediğini beyan ettiği anlaşılmıştır.

Savcılık beyanı


Şüphelilerden Tuncay Özkan' ı 11 yıldır patronu olması dolayısıyla tanıdığını, Gürbüz Çapan’ın hemşehrisi olduğunu,

Adil Serdar Saçan' ı  Tuncay Özkan' ın arkadaşı olmasından dolayı tanıdığını, haberler nedeni ile sık sık kendisi ile görüştüklerini , diğer şube müdürleri ile de görüştüğünü ancak Tuncay Özkan' ın arkadaşı olması sebebi ile Adil Serdar Saçan’ ın kendilerine  daha fazla yakınlık gösterdiğini , kısmen bazı bilgilere daha rahat ulaştıklarını,

Doğu Perinçek' i Kafkas Üniversitesindeki bir seminerde tanıdığını, yanında Serhan Bolluk' un bulunduğunu, 

Tuncay Özkan’ın  Kanal D ' den ayrılınca Show grubuna geçtiğini, bu gruptan da ayrılınca Edirne bölgesel lisansı olan bir kanalı satın aldığını, paranın bir kısmını taksit ile verdiğini, bir kısmını da leasing yolu ile aldığını, bazı büyük şirketlerden reklam parası alıp almadığını bilmediğini, sadece müdür olarak çalıştığını, kanal satıldıktan sonra 8 aylık birikmiş alacağını aldığını, 

Gürbüz Çapan ile yaptığı telefon görüşmelerinde kendisine 1994 yılında ulusal frekans başvurusu yapıp kurduğu Cumhuriyet TV. adlı kanalın son durumunu sorduğunu,  

Kanaltürk' ü Tuncay Özkan’ın kurduğunu, İcra Kurulu toplantılarında kimseye danışmadan tek başına kararlar verip  uyguladığını, Kanal Biz' i Tuncay Özkan' ın kurduğunu, 

Yapı Kredi Bankası ile alakalı yazışmaların kendisine ait olduğunu, bu bankada özel hesabının bulunduğunu,  havalelerin şahsi hesabından yapıldığını, 

Sorulan telefon mesajlarının hepsinin kendisine ait olduğunu, 

Evinde bulunan bankayla ilgili yazışmaların kendisine ait olduğunu, yapılmış olan havalenin bir araba alımı ile ilgili olduğunu, telefon görüşmelerinin kendisine ait olduğunu, suç işlemediğini beyan etmiştir.     

b-Telefon Görüşmeleri

Tape No:7481, 28.02.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.T.Özkan'ın "O onu telefonla konuşmuyorduk değil mi senin Adnan ne yapıyor" dediği, A. Bulut’un "Vallaha işte dün konuştuk şeyleri teslim aldınız mı dedim aldık dedi öyle saat üç gibi görüştüm bu iş %99 hallolacak diyor o kadar" "Tekrar görüşme olmadı" "Söyleyeceğin bişey varsa başka bir kaynaktan ileteyim" dediği, 

Tape No:7486, 29.02.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A.T.Özkan'ın "Bu Gürbüz Çapan bana mesaj attı şimdi" dediği, A. Bulut’un "Aynısı bana da geldi diyor ki şey polis geldi kapıya diyor şey beni almaya mı çalışıyorlar ne yapmaya çalışıyorlar jandarma bölgesi polis niye benim kapıma dayandı diyor" "Gelir misin falan filan diyor bana" "Ne bileyim yani ne diyorsan onu yapayım" dediği, 

Tape No:7487, 29.02.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.T.Özkan'ın "Oraya gazeteci olarak gittiğini unutma eline de bi tane handy cam kamera al" dediği, A. Bulut’un "Var cebimde kamera canım" dediği, 

Tape No:7487-1, 29.02.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A.T.Özkan'ın "Ne oldu" dediği, A.Bulut’un "Şu an yakınım da Beylikdüzü’nden şeye geçiyorum Esenyurta geçiyorum şimdi" dediği, A.T.Özkan'ın "Yavaş yavaş…" "Böyle etrafı biraz kolaçan et" dediği, 

Tape No:7538, 22.03.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.T.Özkan'ın "…şu Ahmete telefon et deki ulan ayıp be bi tek satır yok ya" dediği, A.Bulut’un "Tamam İbrahimin kendine de söylerim" "İki saat falan geçsin saat on falan olsun diyecem ki yani abi biz o kadar destek verdik oralara milleti yığdık geldik gün boyunca canlı yayın Tuncay bey çıktı oralardan geldi hiç adı geçmiyor ...maz herifler gitmeyelim bugün biz Cumhuriyetin önüne falan" dediği, A.T.Özkan'ın "Ne olacak onun için yapmıyoruz ki başka bişey için yapıyoruz ayıp" dediği, 

Tape No:8161, 01.05.2008 tarihinde Murat Ağırel ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A. Bulut’un"…yarın kaçta nerde buluşacaz ben gelmedim ya toplantıya" dediği, M. Ağırel'İn "Ha yarın saat 9 da şeyde Şişli’de, patronda gelmeyecekmiş" "Yo Ankara’ya gidiyormuş" dediği,

Tape No:8162, 01.05.2008 tarihinde Murat Ağırel ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A. Bulut’un "Yürüyecen mi peki yani böyle bi organizasyon var mı" dediği, M. Ağırel'in "Var var var da yani biz şey dedi Tuncay bey hani 30-50 kaç kişiyseniz orda Şişlide yürümeye başlayın engellendiği yerde geri dönün yani var olduğumuzu gösterecez  biraz yaygara koparıp hemen geri dönecez abi fazla durmayacaz" dediği, A. Bulut’un"İyi kaçta buluşuyorsunuz ben geleyim madem yani" dediği,

Tape No:7650, 06.05.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A.T.Özkan'ın "…bi şey söylicem sana sorcam ee bu şeyin elindeki televizyonun neydi bu senin adam var ya eski belediyeci itin elindeki televizyon Gürbüz ün elindeki televizyonun" "Yayını var mı hiç" dediği, A. Bulut’un " Radyosu  var bi tek elinde bide şirket var başka bir şey yok yani ulusal kanal lisansı televizyon lisansı ölmüştü epey uğraştılar bi şey tutturamadılar" dediği, A.T.Özkan'ın "Başka kim var etrafımızda bu yayıncı şirket şeyi olan" dediği ve görüşmenin devamında sıradan küçük bir yayıncı şirket satın alacağından bahsettiği, 

Tape No:7735, 01.07.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A.T.Özkan'ın "şunu yay etrafa" dediği, A. Bulut’un "tamam hemen yayarım peki" dediği, A.T.Özkan'ın "evinde şu an adamla konuştum kapıları kırıyolar" "Evet evet Ankaradaki kapılarını kırıyolar hadi öptüm" dediği,  

Tape No:7749, 24.07.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. Bulut’un“şeyi mi aradın sen Atv yi … koordinatörleri ile konuştum da … Yaşar diyorki ya Tuncay ağabeyde aradı tuhaf diyor yani” dediği, A.T. Özkan’ın “kapılarının önünde biliyorsun İzmir de Ankara da eylem yapıldı…” dediği, A. Bulut’un  “İstanbul da ikiyüz kişi daha yolda bi 10-15 dakka daha var … ” dediği, A.T. Özkan’ın “yumurtaları ve domatesleri mutlaka çaksınlar çok önemli… mutlaka domatesi yumurtayı çaksınlar” dediği, A. Bulut’un “tamam hadi” dediği,

Tape No:7761, 07.08.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A. Bulut’un "Ben Beylikdüzündeyim abi" dediği, A.T.Özkan'ın "Şimdi bu Süper poligona yaptırmaya çalıştığın şeyler varya" dediği, A. Bulut’un "Ben hiçbişey ... çalışmıyorum" dediği, A.T.Özkan'ın "Sen sen yaptırıyosun bu işlerden vazgeç Adnan Adnan bak" dediği, A. Bulut’un "Ben uygun değilim abi şimdi" dediği, A.T.Özkan'ın "Adnan bunun sonucuna katlanacaksın peki Adnan" dediği, 
Tape No:8132, 24.08.2008 tarihinde Gürbüz Çapan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. Bulut’un "…yarın geleçeğim biraz Kerimcanla sohbet ettik de bir iki projemiz var onları biz size anlatsak mı yarın" "Eve mi gelelim" dediği, G.Çapan'ın "Eve gelin nereye geleceksiniz" dediği, A. Bulut’un "Doğru tamam ben sizi anladım hem başka sıkıntılarda olur dışarda daha doğru olur evde" dediği,

Tape No:7931, 26.08.2008 tarihinde Gürbüz Çapan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;G. Çapan’ın “Dün ne yaptınız benden sonra ne konuştunuz ne ettiniz ne karar verdiniz” dediği, A. Bulut’un “İşte Kerimcan bakacak edecek ne yapabiliriz diye” dediği, G. Çapan’ın “Ha dediği şey olabilir bir şeydir yani biz kentte yaşam diye bir şey yapılabilir aslında yani o, günün 24 saati yani her saatini neresi şehrin canlıysa o tarafa çekip yani Ankara hoş bir şey olabilir yani”  “Ama biz işte fizibilite çıkması lazım nedir neyin nesidir yani kaç paraya ne olur ne biter yani netice itibariyle kaldıracağımız bir şey olursa yaparız yani ya da işte yanına bir iş adamı buluruz bilmem ne yapar anlatabildim mi” dediği,A. Bulut’un “…..ordaki şey aslında takip edilip çıkarılabilir boyutta” dediği, G. Çapan’ın “Fatih KARACA ya söylesem o halleder onu onu hallettirecem onu” dediği, A. Bulut’un “E olursa süper olur zaten o zaman yani çok büyük bir şey ortaya çıkabilir o zaman sadece cihaz eksiğimiz kalıyor ki en kolayı odur zaten” dediği, G. Çapan’ın “Cihazlar dağıttık ama ... kurarız ne yapalım ... pek de işi yok yani” dediği, A. Bulut’un “Yani çok şey gözüküyor olayı çözebilirseniz frekans işini gerisi çok kolay gözüküyor eğer elimizde bölgesel radyo frekansı da var yani çok düşük maliyette ortaya çok büyük bir şey çıkabilir” dediği,

Tape No:8133, 27.08.2008 tarihinde HAYDAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. Bulut’un "Bir numara vereceğim bir arar mısın Sami beyi" "…benim varlıklı bir arkadaşım" dediği, HAYDAR'ın "Ne diyorsun varlıklıysa parası var a…… koyum"  dediği, A. Bulut’un "He ara onu bir vatandaş TC kimlik numarası adı adresi bilmem nesi falan filan belli" "Yüz milyarını şey yapmış almış" dediği, HAYDAR'ın "Abi aman abi" dediği, A. Bulut’un "…öyle gayri yasal bir iş değil yani arkadaşımıza yardımcı olacağız nihayetinde ya arkadaşımızın derdini dinlersen bende işte yasal yollardan ne yapıla bilirse onlara bakıyorum" dediği, HAYDAR'ın "İyi tamam yasal yollardan söyle benim telefonumu ona ver beni arasın" dediği,

Tape No:8134, 27.08.2008 tarihinde SAMİ…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A. Bulut’un "Not alabilir misin Sami" "539 440 72 18" "Haydar" "Tamam bir ara sen onu"  "Yasal yollardan ne yapılabilir şey yapacak sana sen konuyu bir kısaca ona özetle bir buluşun yüz yüze telefonda çok detaylı anlatmaya gerek yok" dediği ,

Tape No:8135, 27.08.2008 tarihinde HAYDAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; HAYDAR’ın “… manyak manyak konuşuyor ya diyor ki benim avukatım var diyor  bu işte benim tanıdığım savcı var gel hemen ona tutuklama kararı çıkartalım  aranma kararı bir senede çıkar diyor avukat bende dedimki ben sana 20 günde çıkartayım” dediği, A. Bulut’un “ya ben ona başka bir şey söyledim de o şey anlamış anladın mı” dediği, HAYDAR’ın “yok ya ben dedim orda benim savcı arkadaşım var rica ederiz 20 günde tutuklama kararı çıkartırız” dediği, A. Bulut’un “sen onla bir yüz yüze görüş yüz yüze o benim ne demek istediğimi anlamamış” dediği, 

Tape No:8136-8137, 28.08.2008 tarihinde Cem SAÇAR’a gönderdiği mesajda; "Ben gucumu gordum. Her yol mubah. Herkesı s……. Hırsımı kımse tutamaz. Affına sıgınırım. Baykala… bıle haber verdım. Anladım dedı." yazdığı,

Tape No:5183, 31.08.2008 tarihinde Adil Serdar Saçan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;A. Bulut’un “Adil ağabeyim … şimdi de ben uzaklaştım… duyuyormusun ağabey ” dediği, A.S. Saçan’ın “duyuyorum, nerdesin ya Adnan ..  nereye gittinki oğlum ” dediği, A. Bulut’un  “ya şimdi ben uzaklaştım. Çok acil bir şey değil. Ama bir şey konuşmamız gerekiyor. Her halde yarın konuşuruz… doğru geldim” dediği, A.S. Saçan’ın “ne ile ilgili önemli mi” dediği, A. Bulut’un “acil değil ama bilmen gereken bir şey var onu sana söylicem” dediği,


Tape No:8147, 09.09.2008 tarihinde Adil Serdar Saçan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Görüşmenin başında Adil Serdar Saçan'ın katıldığı programla ilgili konuştuktan sonra A.S.Saçan'ın "Evet şu şeyleri tanıyormusun Ç…..İ" dediği, a. Bulut’un "Yani bağlantı var tabi detaylı bişey sana ne istersen öğrenirim" dediği, A.S. Saçan'ın "Yo yo öğrenmek için değil Markacityde bizim dükkan açmıştık ya orayı kapatmak istiyorum da" "Onlara bi haber göndermek lazım ya" dediği, A. Bulut’un "Olur şeyle hallederiz onu Abiyle burdaki Abiyle"  "İyi tamam yani hikayeyi bi ağzından dinleyeyim ondan sonra ben giderim bizimkine söylerim o zaten onu arar" dediği, A.S.Saçan'ın "Ç.. İ.. Ç.. vardı oğullları o oğlan kumarda paramı kaybetmiş kaçmış gitmiş herhalde babalarını da ben ya ben gitsem bulsam görüşsem bişey demezlerde işte babalarına gidip ayaklarına gidip görüşmek istemiyorum yani ben" dediği, A. Bulut’un "Yok yok Ali beye şey söyler bizim ki söyler" dediği,

Tape No:8143, 14.09.2008 tarihinde C.S ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. Bulut’un “C… buradaki arkadaş almıyor telefon ben bir albayımıza söyle almıyorlar telefonu”  dediği, C.S’nin “tamam ben ulaşamıyorum  abi telefonunu açmıyor onda bir şey vardı Burak üsteğmen oda açmıyor telefonunu…” dediği, A. Bulut’un ”iyi tamam sen Burak üsteğmen e söyle sabahleyin bu işi temizlesin ozaman … ben şimdi imzayı atıyorum” dediği anlaşılmıştır. 

c-Örgütsel İrtibatları, 


Soruşturma çerçevesinde ele geçen “ LOBİ ” isimli örgütsel dokümanın, “3). Politika” başlıklı bölümünde;

“Sivil toplum örgütlerinin ulusal çıkarlara uygun tepkisel eylemlerde bulunması sağlanacak ve kitlesel tepkiler organize edilerek kontrolde tutulması sağlanacak.

İşlev ve misyonunu tamamlamış çeşitli işçi sendikalarının, sivil toplum örgütlerinden etkilenmeleri sağlanarak, mevcut sendikaların tepkisel ve kitlesel eylemleri, endirekt metodlarla yönlendirilmesi sağlanacak.

Lobi, prensip olarak hiçbir zaman doğrudan doğruya toplumsal eylemler içinde yer almamalı, oluşturacağı sivil toplum kuruluşlarının etkinlik ve eylemler düzenlemesini organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalmalıdır. Anı şekilde ticari ve kültürel faaliyetlerde de doğrudan doğruya girişim ve etkinlikler içinde yer almamalıdır. Tüm faaliyet alanlarında organizasyon çatısı altında oluşturduğu kuruluş ve örgütlerini amaçları doğrultusunda harekete geçiren bir mekanizma olarak kalmaya özen göstermelidir.”,

“Yöntem” başlığı altında;

“Yukarıda da ifade edildiği üzere; Lobi prensip olarak hiçbir girişim ve  eylemin  içinde  yer  almamalı   ve  tümüyle  yasal düzenleme içinde hareket etmeli, toplumsal prensiplere saygılı olmalı, Örnek bir sivil toplum kuruluşu olarak, siyasetten tümüyle uzak bir yapi olarak faaliyet göstermelidir. Merkez üyeleri dışındaki kadroları, ilişkide bulunacağı kişiler, kurum ve kuruluşlar Lobinin bağlı olduğu merkez hakkında bilgi sahibi olmamalıdırlar. Lobinin tüm çalışma ve faaliyetlerinde gizlilik prensiplerine sadık kalınmalıdır.” 

Lobi, çalışmalarında Medya kuruluşları ile doğrudan temasta bulunmamaya azami özen gösterilmelidir. Daha çok organizasyonun şemsiyesi altında yer alacak sivil toplum Örgütleri ile vakıfların faaliyetleri doğrultusunda kontak kurdurulması sağlanmalıdır.”

Şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmektedir. 

Şüphelilerden Murat Ağırel Emniyet Müdürlüğünde alınan savunmasında;  2006 yılında kanalturk.com.tr isimli internet sitesinin forum sayfasına dahil olduğunu, buradaki sanal sohbet sırasında tanıştığı kişilerle 2007 yılında gerçekleştirilen Cumhuriyet mitinglerine katıldığını, İstanbul Çağlayan’daki mitingde Tuncay Özkan ile tanıştığını, 2007 yılının Eylül ayında Bizkaçkişiyiz platformu için çağrı yapıldığında kendisinin de internetten üye olduğunu,  daha sonra bu platformun temsilcisi olduğunu, Adnan Bulut’un sorumluğunda yapılan toplantıdan sonra toplantıya katılanların kendisini Bizkaçkişiyiz platformunun temsilcisi olarak seçtiğini, bu görevin gönüllülük esasına dayalı olduğunu, bu aşamada çalışmaları sırasında Tuncay Özkan ile samimi olduklarını,

Şüphelilerden Hüseyin Nazlıkul savcılık beyanında Adnan Bulut’u Kanaltürk’ün kuruluş döneminde haber müdürü olduğu ve daha sonra da Euro Türk’ün başına getirildiği için tanıdığını, televizyonda yaptığı programdan kendisini Biz Kaç Kişiyiz isimli platformun temsilcisi gibi algıladığını, Tuncay Özkan’ın kendisine KTN Medya şirketinde  bilgili birisi bulunmadığını söylediği,   Adnan Bulut’ u tavsiye ettiği için Euro Türk’deki görevi dışında  göreve atadığını beyan etmiştir.

Şüphelinin dosya kapsamındaki kişilerle yaptığı telefon görüşmelerinin ayrıntısı şöyledir:

1
Anet SAHAKYAN







222

2
Adil Serdar SAÇAN







172

3
Evrim BAYKARA







354

4
Fuat KARİP








1

5
Gürbüz ÇAPAN







1338

6
Hüseyin NAZLIKUL






479

7
Murat AĞIREL







358

8
Merdan YANARDAĞ






11

9
Mesut ÖZCAN







319

10
Serhan BOLLUK







8

11
Selim Utku GÜMRÜKÇÜ






732


12
Şener ÖZTÜRK







309

13
Tanju GÜVENDİREN






109

14
Ahmet Tuncay ÖZKAN






2678

d-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi,

Şüphelilerin savunmalarından, iletişim tespit tutanaklarından Adnan Bulut’ un Ahmet Tuncay Özkan’ın yakın çalışma arkadaşı olduğu, Kanaltürk ve Eurotürk  kanallarında, Hüseyin Nazlıkul’a ait Almanya’da bulunan  KTN Medya şirketinde müdürlük yaptığı, televizyon kuruluşlarındaki görevlerinden başka Bizkaçkişiyiz platformunun yöneticiliğini yaptığı, bu doğrultuda Ahmet Tuncay Özkan’ın yönlendirdiği sivil toplum örgütleri ile ilgili faaliyetleri organize ettiği, 01.05.2008 günü şüphelilerden Murat Ağırel ile yaptığı görüşmeden de anlaşılacağı üzere Ahmet Tuncay Özkan’ın talimatları doğrultusunda   faaliyetlerini sürdürdüğü kanaatine varılmıştır. 

Şüphelilerden Ahmet Tuncay Özkan ile ilgili bölümde ayrıntılı olarak açıklandığı üzere; Örgütün temel belgelerinden ERGENEKON dokümanında, ERGENEKON’un kendi medya kuruluşlarını oluşturma ve diğer medya kuruluşlarını kontrol altına alması gerektiği belirtilmiştir.

Bu güne kadar yapılan soruşturmada da örgütün bu yöntemi çok iyi bir şekilde kullandığı ve hatta bu yöntemi hayata geçirmek için ayrıca örgütsel dokümanlar hazırladığı ve hazırlanan dokümanlar doğrultusunda da faaliyetlerini gerçekleştirdiği görülmüştür.

Bu çerçevede şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın örgütün amaçları doğrultusunda kullanabileceği televizyon kanalı kurulması, satın alınması konularında yoğun çaba sarf ettiği , pek çok görüşme yaptığı, başka kişilerin televizyon kurması ve satın alması konusunda yardımcı olduğu, bir kısmı idari yargıda yargılama konusu olmakla birlikte, televizyonu ayakta tutabilmek için izah etmekte zorlandığı para ilişkileri içerisine girdiği, şüpheli Adnan Bulut’un Ahmet Tuncay Özkan ile bu konuda birlikte hareket ettiği, onun emir ve talimatları doğrultusunda faaliyet gösterdiği tespit edilmiştir.

Bu güne kadar gizlilik içersinde faaliyetlerini sürdürmeye çalışan terör örgütlerine ve suç örgütlerine yönelik yapılan çalışmalarda, anılan örgüt mensuplarının, suçluluk psikolojisi içersinde, her an telefonlarının dinlendiği ve takip edildikleri endişesi içersinde yaşadıkları ve bu nedenle telefon dinlemelerine karşı dikkatle ve tedbirli davranışlar sergiledikleri görülmüştür.

Şüpheliye yönelik yapılan teknik takip çalışmalarında kendisinin de telefonlarının dinlendiği yönünde endişeler taşıdığı ve dinlemelere karşı tedbirler geliştirdiği, önemli görüşmelerini yüz yüze gerçekleştirdiği,

Şüphelilerden Gürbüz Çapan ve Adil Serdar Saçan ile de bağlantısının bulunduğu, şüpheliler Ahmet Tuncay Özkan, Murat Ağırel,  Evrim Baykara ile bağlantılı olarakERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olduğu anlaşıldığından,

Şüpheli Adnan Bulut’un eylemlerine uyan TCK’nun  314/2 , 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.   

28-Şüpheli Merdan Yanardağ

a-Savunmaları

1985 yılından bu yana değişik gazete ve televizyonlarda çalıştığını2004 yılından itibaren Kanaltürk televizyonunda yayın kurulu üyesi ve program yapımcısı olarak çalıştığını, 2008 Temmuz ayında Kanaltürk televizyonundan ayrıldığını, 1 Eylül 2008 tarihinde yayına başlayan Kanal Biz televizyonunda yayın kurulu üyesi ve program yapımcısı olarak görev aldığını, televizyonda yönetim kurulu üyesi ve hissedar olduğunu,  


 Bu soruşturma kapsamında hakkında işlem yürütülen kişilerden Ahmet Tuncay Özkan’la birlikte çalıştıkları için Hüseyin Nazlıkul’u Kanaltürk televizyonunda program yapması ve kendi doktoru olması, Adil Serdar Saçan’ı Kanaltürk’te yapmış olduğu programa katıldığı için tanıdığını, şüphelilerden çoğunu tanımadığını, 


Bu soruşturma kapsamında ele geçen örgütsel dokümanlar ile ilgili bilgisinin bulunmadığını, 23.10.2008 tarihinde Emniyete kendisi, Ahmet Tuncay Özkan hakkında yapılan ihbar içeriğinin gerçek dışı olduğunu, 


Mahkeme kararı ile tespit edilen telefon görüşmelerinin suç ile ilgili olmadığını,


Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi ve Kuvayi Milliye Derneği ile her hangi bir irtibatının bulunmadığını,  Kuvayi Milliye Derneğinin Kadıköy de bulunan adresinde yapılan aramda ele geçen CD’lerden 4-6-13 numaralı CD’lerin içerisinde yer alan görüntülerdeki şahsın kendisi olmadığını,  bu tür bir toplantıya katılmadığını, 


Tutuklu sanıklardan Kemal Kerinçsiz’i dava nedeniyle gazetelerden duyduğunu, bu şahsın telefonuna gönderilen 09.11.2007 tarihli mesajı kendisinin göndermediğini,


Şüphelilerden Yalçın Küçük’ü tanıdığını, Kanal Biz TV de program yapması için görüştüklerini ancak anlaşma yapamadıklarını, 


Ferit İlsever’i tanıdığını, kendisinin Deniz Feneri yolsuzluğu konusunda Başbakan Recep Tayyip Erdoğan ve Zahit Akmtan hakkında Almanya’da dava açıldığına dair bir belge gönderdiğini, yaptığı araştırmada belgenin doğru olmadığının anlaşıldığını,


Emin Gürses’i okuldan tanıdığını, aramada ele geçen Emin Gürses ile fotoğrafının 13-14 yıl önce çekilmiş bir fotoğraf olduğunu, 


Doğu Perinçek’i tanıdığını Aydınlık gazetesinin kuruluşu sırasında Doğu Perinçek ile her hangi bir çalışma yapmadığını, Ferit İlsever ile 8 ay kadar Aydınlık gazetesinde çalıştığını, 


Yapılan aramada ele geçen tabancasının taşıma ruhsatlı olduğunu, ele geçen şarjör ve mermilerin bu silaha ait olduğunu,  


Mahkeme kararı ile tespit edilen telefon görüşmelerinin işi gereği yaptığı konuşmalar olduğunu, yasadışı hiçbir oluşum ile ilgisinin olmadığını beyanla hakkındaki suçlamaları kabul etmemiştir.


 
   Savcılık beyanı


28.10.2008 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında Emniyet aşamasında yapmış olduğu savunmasını tekrarla Biz Tv de %1 lik hissesinin bulunduğunu, bu hissenin sembolik olduğunu,  yapmış olduğu telefon görüşmelerinin iş ile ilgili, günlük olağan görüşmeler olduğunu, Tuncay Özkan 
ile ilişkilerinin meslek çerçevesinde olduğunu, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile bir ilgisinin bulunmadığını beyan etmiştir.  
b-Elde Edilen Dökümanlar, 


Kadıköy ilçesi Kozyatağı Mahallesi Sıtmapınarı Sokak. Demircioğlu Apt.No.2/8 sayılı yerde yapılan aramada, 

(61) sayfadan oluşan dökümanlar içerisinde;

9. ve 10. sayfada bulunan “Aydınlıkın Yeniden doğumu bir aydınlık macerası” ile başlayıp, içerisinde tarih olarak tutulan notların bulunduğu, notların içerisinde bir radyo kurulmasından bahsedildiği, Kaptanın (Ferit İlsever’in) makamına girdiklerini ve Kaptan’ın “arslan gazete de çıkarmak istiyoruz. Bir proje hazırlasana” dediğini, dökümanın devamında 17 Şubat 1993 tarihli kısımda ise dergi’de (ikibine doğru) ilk geniş katılımlı toplantı, Kimler yokki: Semih B., Kaptan, Rafet B., Fethi N., Seyit N., Ahmet A., Tunca, Fusun İ., Adnan Akfırat, Serhan Bolluk isimlerinin yer aldığı, ayrıca çıkarılacak gazete ile ilgili yayın politikalarının anlatıldığı, dökümanın son kısmında 17 Mart 1993 Çarşamba tarihli kısımda Doğu, gazetenin “sınıfın organı” olması gerektiğini vurguluyor. ibaresi ile bittiği,


“78 liler Girişimi İletişim Formu” ile başlayan doküman içerisinde;


Üyelik formlarının yer aldığı, formlarda adı soyadı, mesleği, oturduğu semt ve tel. görüşme notları gibi başlıklarını bulunduğu, tel görüşme notlarında ise şahıslar  hakkında olumlu yada olumsuz şeklinde notların düşüldüğü ve tel görüşme notları kısımlarında ise şahıslar hakkında muhtemelen şahısla telefonla yapılan görüşme sonucu tutulan notların yazıldığı görülmüştür. 


Üzerinde “Erden” ibaresi yazılı kahverengi renkli ajanda incelendiğinde;

Ajanda içerisinde 12 mart Salı başlıklı sayfa içerisinde el yazısıyla yazılmış Sevgili 78 li dostlar, başlığı ile başlayıp, “Hepimizin bildiği gibi derneğimiz 78 ruhunu taşıyanların bir araya geldiği gönüllü birlikteliktir” cümlesi ile devam eden notların bulunduğu görülmüştür.


Hakkında kamu davası açılan sanıklardan MehmetFikri Karadağ’ın Başkanı olduğu Kuvayi Milliye Derneğine ait Rasim Paşa Mahallesi Yavuz Türk Sokak No: 6 Kadıköy İstanbul adresinde yapılan aramada ele geçen CD’lerden 4 nolu CD içerisinde Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi (VKGBH) Başkanı Taner Ünal, (VKGBH) Genel Sekreteri Sıla Deniz Poyraz, (VKGBH) Kadın Kolları Başkanı Türkan Görüm ve Kuvvai Milliye Dernekleri Başkanı Hüseyin Görüm’ün konferans salonunda bir gurupla sohbet ettiği, toplantının içeriğinde; “Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi’nin yapılanması, amacı ve kurumlar ve teşkilatlar içerisine nasıl nüfuz edilmesi gerektiğinin” anlatıldığı sohbet toplantısı olduğu, toplantıya dinleyici olarak katılanların içerisinde Muzaffer Tekin, Fikri Karadağ ve şüpheli Merdan Yanardağ’ın bulunduğu video görüntüsünün olduğu tespit edilmiştir.

Sanık  Hüseyin Görüm  Emniyet ifadesinde, söz konusu görüntünün  daha önce içerisinde yer aldığı Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Derneğinin tanıtım görüntüleri olduğunu beyan etmiştir. 


c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:3028 de kayıtlı, 09.11.2007 günü M. K. adına kayıtlı 0506 574 2610 numaralı telefondan Kemal Kerinçsiz’in kullanımında bulunan telefona gelen mesajda;  “kemal abi allah razi olsun bu irki kirik tayyibin idamini vurguladin yüregine saglik merdan” şeklinde yazdığı,

Tape No:7514 de kayıtlı, 14.03.2008 günü Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; Ahmet Tuncay Özkan’ın “Merdancım şu işe biraz müdahil olun ya” dediği, şüphelinin“… AKP nin kapatılma davası”  “Tamam ben şimdi haber merkezine incem zaten” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “O na bi inerseniz aşağıya biraz müdahil olun lütfen” dediği,

Tape No:7558 de kayıtlı, 27.03.2008 günü Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; şüphelinin “A.H.’ı falan okudun herhalde değil mi” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “O….. çocuğu, dün sen yayın yapınca yazdırmışlar, dün gece yayını kaldırtmak için çok çabaladılar” “Acayip çabaladılar” “Yayını durduralım diye çok çabaladılar” dediği, şüphelinin “Tahmin ediyorum …tam konuştuğumuz gibi işte yok” dediği ve bir sonraki gün buluşup bir değerlendirme yapmaya karar verdiği,

Tape No:7687 de kayıtlı, 28.05.2008 günü Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; Ahmet Tuncay Özkan’ın “Ş. M. aradı beni Anayasa Mahkemesi raportörü bu bizim belgeselle ilgili olarak C… den savunma istemiş” “Bunu kaç paraya hazırladınız işte ne yaptınız… falan filan gibi şey bunun prodüksiyonunu nasıl oluşturduk seslendirmesi dahil şey bi setin kullanımı dahil 10 000 saatlik filim çekimi dahil röportajlar dahil falan filan böyle bir hesaplama yani neler yapıldı bu filim nasıl hazırlandı noktasında kameralar Ankara işte diğer geziler dahil bununla ilgili olarak hani o satın alınan görüntüler dahil şeyden piyasadan bunlarla ilgili olarak bi şey hazırlar mısın lütfen ya” “Öğleden sonra istiyolarmış” “hazırla da Ş. M. ye yolla” dediği, şüphelinin “sadece not olarak istiyorlar de mi bilgi notu olarak istiyorlar benden” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Tam ne olduğunu yani not olarak istediği şey… resmi değilmiş gibi yaz o yazıp gönderecek” dediği, şüphelinin “Tamam .. O RAKAMI BULURUZ” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “yani bir trilyon bir trilyon ikiyüz de şeyi olur karı olur işte” “sekiz yüz bir trilyon karı olur üstüne de koyarsın biraz tamam” dediği,

Tape No:7688 de kayıtlı, 28.05.2008 günü Ahmet Tuncay Özkan’ın Ş.M. ile yaptığı görüşmede; Ahmet Tuncay Özkan’ın “Merdan Yanardağ bu zaten projenin sorumlusuydu seni arıyacak birazdan her şeyi hazırlayıp sana yollayacak abi” dediği, Ş.M.’nün “Bana … değil şeyi arasın oğlum Handanı arasın ben Meclise gidiyorum çünkü şimdi Handan ... çalışıyo” dediği,

Tape No:7848 de kayıtlı, 03.06.2008 günü Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; şüphelinin “Hı hı şeyler işte Hikmet gitti oranın planını falan çıkarttı onun üzerinde çalışıyor aşağının” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Onu bitirsin ki hemen ordaki...zorundayız” dediği, şüphelinin “Evet doğru doğru yani mimarlar falan onları çiziyorlar şimdi burda şey var birkaç problem var bu ben işte çocuklarla konuşuyorum bu Fatihle falanda konuştum bu işten çık şey meselesi varya çıkış verme meselesi” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Ya versinler hiç onlar problem değil dışarıya çıkar davasını açar çatır çatır alır ya” dediği, şüphelinin “Öyle diyorsun şey var şimdi bu hani resmi gösterilen rakamlar düşük ya” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Ya bişey farketmez ki der ki böyle gösterdiler böyle verdiler der çakar şeyi ne olacak ya” dediği, şüphelinin “Dava açsınlar diyorsun” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Tabi canım ya biz çocuklarla biz zaten birlikteyiz bişey yaptığımız yok ki” dediği, şüphelinin “Anladım hı hı neyse ben şey yapıyorum yani bi çocuklar adına bu görüşmeleri sürdüyorum Fatihe de söyledim normal insanların aldığı şey üzerinden gösterin hani burda bi gerginlik bişey olmasın dedim” dediği,  Ahmet Tuncay Özkan’ın “Ya bırak devam etsin bişey olmaz yani sonuçta toparlanır”  dediği, şüphelinin “Anladım dava mı açılır açılır diyorsun” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Açılır dava sorun olmaz ya tamam mı” dediği, şüphelinin “Anladım çünkü şey yani bunlar gösterilen resmi rakamlar üzerinden şey yapılırsa ciddi hak kaybına uğruyor herkes öyle birşey var yani insanlar da” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Açar davasını kazanır hiç problem olmaz yani tamam” dediği, şüphelinin “Oldu peki yani tamam konuşuruz peki” dediği, 

Tape No:7724 de kayıtlı, 23.06.2008 günü Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ın Ebru isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; Ebru’nun “Şey Tuncay bey bu şeyle ilgili olarak 6 Temmuzla ilgili olarak ben belirli yerlerin isimlerini belirlerdim ancak şey şöle  bir şey var belirlenmeyen yerler var mesela Kayseri’ye Artvin’e ve ve şuanda bulamadığım hani konuşmacı bulamadığım isimler var” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “ Kaç yer ne kadar” dediği, Ebru’nun“Yani gün içerisinde belli olacak aslında şey mesela Merdan Yenerde Yalovaya gidiyor İstanbul Erol Mütercimler başka bi yere gidemeyeceğini söyledi” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Tamam” dediği,  

Tape No:7768 de kayıtlı, 09.09.2008 günü Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile  yaptığı görüşmede; şüphelinin “Merhaba iyiyim teşekkür ederim iyi bi arıyım dedim her şey yolunda bide Emin ÇÖLAŞAN geldi ziyaret etti” dediği,  Ahmet Tuncay Özkan’ın “Hayret” dediği, şüphelinin “Evet çok selam söyledi emrinizdeyiz emrinizdeyim diyor baya kaldı herkesi dolaştı” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “İyi ama deseydin üst kattan aşağıya gelecen bi şey yok deseydin” dediği, şüphelinin “Evet” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “İyi çok güzel vallahi” dediği, şüphelinin “Yani öyle bi şey yaptı öyle bi jest yaptı bilgin olsun yani hoştu dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “İyi güzel iyi güzel dediği, şüphelinin “Yani şey yaptık oturduk kahve içtik çok selam söyledi” dediği. Ahmet Tuncay Özkan’ın “Sağolsun sağolsun” dediği, şüphelinin “Şimdi vaziyet bu” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Bide bu şeyler DVD leri aman okutacak bi alet bulsunlar ya bi Çin malı”  dediği, şüphelinin “Buluyorum buluyorum buluyorum bi şey söyliyecem bu Muhammet hoca şimdi üç gün sonra gelecem dedi ama yani abuk sabuk adamlar gönderiyor buraya yok programın adını Pergel Teorisi yapalım biz pek dini sohbet yapmayacağız diye ben bunu yarın ... kaldırıyorum” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “O ne demek ya o ne demek ya anlamadım” dediği, şüphelinin “Pergel Teorisi ya bende anlamadım ya teorileri konuşacaz pek İslami sohbet yapmayacağız dediler böyle olmaz yani program” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın  “Nasıl ne diyor anlamadım ki onu ben ya ne demek istiyor sen ona deki hocam şimdi ramazan boyunca bunu yapacaz” dediği, şüphelinin “İslami bilimler filan dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Şimdi ramazan boyunca bunun sohbetini yaparız” dediği, şüphelinin “Pergel Teorisi” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Sen canın pergel mi anlatmak istiyor dörtgen mi anlatmak istiyor gel anlat ondan sonra ama ondan sonra ama bunu bi program şeklini formatını falan ondan sonra konuşuruz de gelsin herif lazım çünkü ben onu kullanacam Doğuda Güneydoğuda” dediği, şüphelinin “Öyle mi iyi tamam tamam” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Ona deki sen tamam kardeş Pergel Teorisi mi anlatıyorsun programa bi pergel teorisi olmaz de ramazan sohbeti olur ramazan sohbetinde ramazan sohbetinde devam edecez burda de sen ramazan sohbetinden sonra gel program projeni getir onu değerlendirelim de” dediği, şüphelinin “Tamam” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Deli çıkıyor hepsi deli çıkıyor ya manyakların” dediği, şüphelinin “Ya hiç sorma... ben değiştirmedim zaten ramazan sohbeti..." dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Allah Allah” dediği, şüphelinin “ Tamam ben hallederim sen merak etme” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “ Tamam canım sağolasın”  dediği, şüphelinin “Tamam teşekkür ederim” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “...Çok satıyor muyuz ... çok satıyor muyuz” dediği, şüphelinin “Efendim” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “...Çok satıyor muyuz” dediği, şüphelinin “Yok çok satmıyoruz hayır genel iskeleti koruyoruz” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Tamam yani o DVD leri okuyalım aman iki tane alalım okuyan cihazdan bilgisayara aktaralım okuyan cihaz yoluyla öyle girelim çok daha şey olur” dediği, şüphelinin “Öyle yapacaz bi yolunu bulacam ben” dediği, Ahmet Tuncay Özkan’ın “Tamam canım sağolasın” dediği, şüphelinin “Hadi görüşürüz hoşça kal”  dediği, 

Tape No:8225 de kayıtlı, 24.09.2008 günü Murat….. ile yaptığı telefon görüşmesinde; şüphelinin “…..kanalda da arama yaptılar geldiler Ankara’da şuanda hala şey işte bilgisayarların hard disklerini kopyalıyorlar teknik şey devam ediyor yani işlem ya şey diyecem”, “şimdi bu ERGENEKON’a  ilişkin bütün malzemeler sende reis”, “benim gönderdiğim son şeyde benim yazımın son... son önsöz hepsi sende değil mi” dediği, Murat’ın “evet bende abi birer tane de kopyaladım onlardan” dediği, şüphelinin “tamam şimdi onların bence bir an önce başla tam zamanı yani şey olarak yayıncılık olarak düşünüyorum onlara hemen sayfa düzenini ver dizgiye gönder senin yapacağın sadece iki tane şey var öz geçmiş bu kadar” “Tam zamanı reis bak hızlı davran” dediği,

Tape No:8226 de kayıtlı, 03.10.2008 günü Yalçın Küçük ile yaptığı telefon görüşmesinde; Yalçın Küçük’ün “nasıl Tuncay’ın hiç haber alıyor musunuz” diye sorduğu, şüphelinin “İyi hocam işte bekleniyor yani avukatlar itiraz edecekler” dediği, Yalçın Küçük’ün “…ne yaptınız N.’la bir anlaşma yapabiliyor musunuz” dediği, şüphelinin “Konuştuk hocam N. olur dedi prensip olarak” dediği, Yalçın Küçük’ün “Konuşacaksınız onlar SKY’da olmamış onun işi”, “…bende çalışıyorum kitap bugün verdim bugünde önsöz bitecek bi ara İstanbul a da gidecez rahatladım konuşuruz” dediği,

Tape No:8232 de kayıtlı, 22.10.2008 günü Osman isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; şüphelinin “Efendim Osman” dediği, Osman’ın “Merdan’cım ne yapıyorsun” dediği, şüphelinin “İyiyim Osman sağol sen nasılsın” dediği, Osman’ın “İyi ne olsun vallaha gelmiyorsunuz İstanbul’a ya” dediği, şüphelinin “Ya gelip gidiyorum da işte şu anda Ankara’dayım daha” dediği, Osman’ın “İyi” dediği, şüphelinin “İstanbul un işleri bu hafta bitecek işte bakıyoruz ona ya” dediği, Osman’ın “Ha geldiğinde bi ara görüşelim ya Merdan” dediği, şüphelinin “Olur olur ne yaptın sen” dediği, Osman’ın “Hiç bişey yapmıyorum vallahi sıkıntı ... ya Merdan bildiğin gibi değil” dediği, şüphelinin “Allah Allah” dediği, Osman’ın “ Ne yapacağımı şaşırdım inan ki” dediği, şüphelinin “Hiç bi gelişme yok diyorsun ha” dediği, Osman’ın “Yok... kafayı... gibiyim vallaha... iyice bunaldım evden dışarı çıkmıyorum vallaha ya” dediği, şüphelinin “Anladım anladım yani şeyden yurtdışı hikayelerinden bir gelişme yok mu reis” dediği, Osman’ın “Konuşuyorum onu bu sefer sana ... iki aya kadar tamam diyor ... tamam diyor hiç bişeyde diyemiyorum ne diyeyim ya ... beklemekten başka çarem yok” dediği, şüphelinin “Anladım reis peki geldiğimde ararım seni Osman” dediği, Osman’ın “Tamam Merdan” dediği, şüphelinin “Tamam hadi hoşçakal görüşürüz”  dediği,

Tape No:8233 de kayıtlı, 22.10.2008 günü R.B.  ile yaptığı telefon görüşmesinde; R.B.’ nın “Bi yazı için VEREN’ in telefonuna ihtiyacımız var eskiler değişmiş” dediği, şüphelinin de 0 533 732 10 88 numarasını vererek “..bu herif kayboldu biliyor musun” dediği, ilerleyen görüşmenin devamında R.B. nın “Sen o Biz Kaç Kişiyiz’de herhangi bir şeyin geçer mi yani desek yani bi öneri bi eleştiri eleştiri yapsam onu iletebilir misin” dediği, şüphelinin de “Ben iletirim” dediği, R.B.’nin “…çocuklar böyle olur olmaz herkesi yuhluyorlar diğer bu kendilerince hoş olmayan televizyon kanallarına yanlış tutum alıyorlar doğru değil anlatabiliyor muyum” dediği tespit edilmiştir.

d-Örgütsel İrtibatları 

Tape No:3636’da kayıtlı,23.02.2008 günü Doğu Perinçek ve Ferit İlsever arasında geçen telefon görüşmesinde; bir haberden bahsederek, B.K., S.Ö. ve Z.A. konusunun geçtiği, Ferit İlsever’in “..sadece Z.A. değil bu T... meselesi, aman müthiş falana filan hemen gönderin işte,..”, “.. T.E. şöyle, böyle işte basın toplantısı yapıyor, üzerine gidiyoruz falan, çok malzeme var diyorum ben bunlara, iyi oluyor, Merdan Yanardağ ile konuştum, o da öyle, bunu beraber götüreceğiz bak Kanaltürk’ü istersen dedim, ben dedim çok müthiş bir malzeme var dedim, siz dedim zaten geçen sene çok işlediniz. Bak bugün basın toplantısı vardı, haberi yoktu, hemen göndertiyorum dedim, buna hemen bu akşam başlayalım dedim, iki kanalda birden, daha arkası gelecek, şudur budur falan” diyerek bahsettiği konuyla ilgili bilgileri e-posta ile bir çok kişiye gönderdiğini anlattığı,

Tape No:3648’de kayıtlı, 03.03.2008 günü Nusret SENEM ve Ferit İlsever in yaptığı telefon görüşmesinde; Ulusal Kanalla ilgili RTÜK konusunda bazı şahıs ve bakanlarla görüşme yapacaklarından bahsettikten sonra, Ferit İlsever’in “Şimdi böyle bir şey yapacağız…, bu akşam 22’de Kanaltürk… şey yapıyor izleyin bence, T. E.’a dayandı Deniz Feneri diye bir program yapıyor”, “…ben bunu geçen hafta Merdan Yanardağ’dan istedim bak dedim bu kadar önemli Genel başkan basın toplantısı yapıyor,  bak Aydınlık kapak yapıyor bak bu olay böyle dayandı falan, filan diye şimdi bu beni aradı bugün işte yapıyoruz bak böyle, böyle bu akşam, M. var  orada” dediği,


Tape No:3818 de kayıtlı, 03.03.2008 günü Ferit İlsever ve Doğu Perinçek’in yaptığı telefon görüşmesinde; RTÜK ve Başkanı’ndan bahsederek  görüşme yapılacağını anlattıkları, devam eden görüşmede Deniz Feneri konusundan bahsedilerek teşhir amaçlı yapılacağını konuştukları, 



Ferit İlsever’in “..işte bilmiyorum bakacağız yani bu akşam şimdi onu bekliyorum, Kanaltürk’te şey yapıyorlar “T.’e Dayandı” Deniz Feneri’ni yapıyorlar ama beni akşam aradı ben geçen hafta onu aramıştım böyle, böyle bunu yapın ne duruyorsunuz Aydınlık kapak yaptı falan derken tamam mamam dediler şimdi birisi aradı beni yapıyoruz bu akşam diyo bilmem savcıyla konuştuk diyor. Savcı böyle bir şey yok dedi Türkiye ile ilgili herhangi bir soruşturmamız yok Tayyip’le ilgili falan filan yok dedim ama ya sen ne yapıyorsun ya yani bunu mu yapın dedik size. Dedim işte bu doğru değil biz o savcı ile konuşan muhabirden aldık bunları falan filan diye” “…. milletvekilleri olayı biliyorlar anlıyorlar yani ne olduğunu, biz onlardan başlayarak bu dosyayı götürelim ve bütün C…, D….hatta bir kısım M….esaslı bir tur yapalım abi bunları harekete geçirelim meclisteki şeyleri” diyerek konuyu anlattığı tespit edilmiştir.


Şüphelinin dosya kapsamındaki kişilerle yaptığı telefon görüşmelerinin ayrıntısı şöyledir:

1 -Adnan Bulut


11

2 -Adil Serdar SAÇAN

17

3- Anet SAHAKYAN

           50

4- Hüseyin NAZLIKUL

87

5- Erol MÜTERCİMLER

 1

6- Murat AĞIREL


 12

7- Sevgi ERENEROL


 2

8 -Şener ÖZTÜRK


 4

9 -Selim Utku GÜMRÜKÇÜ

16

10- Ahmet Tuncay ÖZKAN  
          742

11- Yalçın Küçük


30
e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Örgütün temel belgelerinden ERGENEKON dokümanında, ERGENEKON’un kendi medya kuruluşlarını oluşturma ve diğer medya kuruluşlarını kontrol altına alması gerektiği belirtilmiştir.

 Bu güne kadar yapılan soruşturmada örgütün bu yöntemi çok iyi bir şekilde kullandığı ve hatta bu yöntemi hayata geçirmek için ayrıca örgütsel dokümanlar hazırladığı ve hazırlanan dokümanlar doğrultusunda da faaliyetlerini gerçekleştirdiği görülmüştür.

Bu çerçevede şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın örgütün amaçları doğrultusunda kullanabileceği televizyon kanalı kurulması, satın alınması konularında yoğun çaba sarf ettiği, yöneticisi olduğu dönemde Kanaltürk Televizyonunun yayın politikasını örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirme gayreti içerisinde bulunduğu, şüpheli Merdan Yanardağ’ ın bu şüpheli ile doğrudan irtibatlı bulunduğu,  yukarıda ayrıntısı verilen 14.03.2008, 27.03.2008  tarihli iletişim tespit tutanaklarından da anlaşılacağı üzere Kanaltürk Televizyonunun yayın politikasını örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirme konusunda her iki şüphelinin birlikte hareket ettikleri tespit edilmiştir.

Hakkında kamu davası açılan sanıklardan Mehmet Fikri Karadağ’ın başkanı olduğu Kuvayi Milliye Derneğinde yapılan aramada ele geçen  4 nolu CD içerisinde Kuvayi Milliye Dernekleri Başkanı Hüseyin Görüm’ün konferans salonunda bir gurupla sohbet ettiği ve “Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi’nin yapılanması, amacı ve kurumlar ve teşkilatlar içerisine nasıl nüfuz edilmesi gerektiğinin” anlatıldığı sohbet toplantısı olduğu, toplantıya dinleyici olarak katılanların içerisinde hakkında kamu davası açılan sanıklar Muzaffer Tekin, Fikri Karadağ ve şüpheli Merdan Yanardağ da bulunmaktadır.

09.11.2007 tarihli iletişim tespit tutanağına göre şüphelinin kendisinin kullandığı ve başka şahıs adına kayıtlı cep telefonundan, hakkında kamu davası açılan sanıklardan Kemal Kerinçsiz’ e mesaj gönderdiği, bunun dışında şüphelinin aşama beyanlarında tanımadığını beyan ettiği bir kısım dosya sanıkları ile irtibatlı bulunduğu tespit edilmiştir.

Yukarıda ayrıntısı verilen 28.05.2008 tarihli iletişim tespit tutanaklarından anlaşılacağı üzere şüpheli Merdan Yanardağ’ ın, Kanaltürk Televizyonuna usülsüz olarak para aktarılması ile ilgili soruşturmada şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ın talimatları doğrultusunda gerçeğe aykırı bilgiler derleyerek ilgililere ulaştırdığı anlaşılmaktadır.

Yukarıda ayrıntısı verilen 03.03.2008 tarihli iletişim tespit tutanaklarından anlaşılacağı üzere hakkında kamu davası açılan sanıklardan Ferit İlsever’ in yönlendirmesi ile televizyon programını örgütün amaçları doğrultusunda hazırladığı görülmektedir.

Yukarıda açıklanan nedenlerle şüphelinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün üyesi olduğu anlaşılmakla;

Şüpheli Merdan Yanardağ’  ın eylemine uyan TCK’nun  314/2, 53, 58/9, 63 , 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunun 5. maddeleri uyarınca cezalandırılması talep edilmiştir.  

29-Şüpheli Murat Ağırel,

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı 


Bu soruşturma çerçevesinde hakkında işlem yapılan şüphelilerden Selim UTKU Gümrükçü’yü iki yıldır tanıdığını, bu şahsın Bizkaçkişiyiz isimli oluşumda İzmir sorumlusu olduğunu, kendisinin de İstanbul sorumlusu olduğu için zaman zaman görüştüklerini, bu şahsı Cumhuriyet Mitingleri sırasında tanıdığını,


Evrim Baykara’yı iki yıldır tanıdığını, İzmir’deki Cumhuriyet mitinginde tanıştıklarını, Bizkaçkişiyiz Derneğinin İzmir il yönetiminde görevli olduğunu,


Adnan Bulut’un Kanaltürk genel yayın yönetmeni olduğunu, Bizkaçkişiyiz oluşumunda görevli olduğunu,  şahsı iki yıldır tanıdığını, 


Hüseyin Nazlıkul’un doktor olduğunu, Kanaltürk’te canlı yayına çıktığında tanıdığını,   


Ahmet Tuncay Özkan’ı Cumhuriyet mitingleri sırasında tanıdığını, 


Bu soruşturma çerçevesinde hakkında işlem yapılan diğer kişileri tanımadığını, her hangi bir ilgi ve irtibatının bulunmadığını, örgütsel dokümanlar hakkında bilgisinin bulunmadığını,


2006 yılında kanalturk.com.tr isimli internet sitesinin forum sayfasına dahil olduğunu, buradaki sanal sohbet sırasında tanıştığı kişilerle 2007 yılında gerçekleştirilen Cumhuriyet mitinglerine katıldığını, İstanbul Çağlayan’daki mitingde Tuncay Özkan ile tanıştığını, 2007 yılının Eylül ayında Bizkaçkişiyiz Platformu için çağrı  yapıldığında kendisinin de internetten üye olduğunu,  daha sonra bu platformun temsilcisi olduğunu, Adnan Bulut’un sorumluğunda yapılan toplantıdan sonra toplantıya katılanların kendisini Bizkaçkişiyiz Platformunun temsilcisi olarak seçtiğini, bu görevin gönüllülük esasına dayalı olduğunu, bu aşamada çalışmaları sırasında Tuncay Özkan ile samimi olduklarını, hareketin her hangi bir siyasi yönünün bulunmadığını, telefon görüşmelerinin Bizkaçkişiyiz Platformunun çalışmaları ile ilgili olduğunu,


Evinde ele geçen  “Ataevleri Projesi ” başlıklı dokümanın Bizkaçkişiyiz Platformunun  Kadıköy’deki  toplantısında   bir üyeden aldığını, bu şahsın dokümanı Tuncay Özkan’a iletmesini istediğini, kendisinin rahatsızlığı sebebiyle dokümanı Tuncay Özkan’a iletemediğini, 


Evinde ele geçen Memleket Sevdalıları Derneği Tüzüğünün 2008 ayının Ocak ayında Bizkaçkişiyiz Platformu üyelerinden 26 kişi ile birlikte kurdukları derneğe ait olduğunu,  Bizkaçkişiyiz Platformunu  yapılan panellerde bir kısım organizasyonlarda tüzel kişiliğe sahip olmadığı için, sıkıntıları aşmak amacıyla bu derneği kurduklarını, kendisinin bu derneğin başkanı olduğunu beyan etmiştir.

          Savcılık beyanı


Emniyet Müdürlüğünde vermiş olduğu beyanı tekrar ettiğini, Bizkaçkişiyiz Platformu, Memleket Sevdalıları Derneği üyesi olduğunu, bu platformların kurcusunun Tuncay Özkan olduğunu, 


Bu soruşturma kapsamında hakkında işlem yapılan şüphelileri tanımadığını, örgütsel dokümanlarda, ERGENEKON, analiz, ERGENEKON’un yeniden yapılanması belgelerinde  sivil toplum kuruluşlarının  baskı unsuru olarak ve istihbarat amaçlı olarak kurulup yönlendirilmesi şeklindeki amaçlardan haberinin olmadığını, kendisinin üyesi olduğu Bizkaçkişiyiz Platformu ile  Memleket Sevdalıları Derneğinin  yasadışı bir amacı olmadığını,


Tuncay Özkan’ın desteklenmesi için platform üyeleri olarak 150-200 kişi CHP Kongresine katıldıklarını, Tuncay Özkan lehine slogan attıklarını, ancak burada platform adına hareket etmediklerini, katılanların kişisel görüşleri doğrultusunda Tuncay Özkan’ı desteklemek için orada bulunduğunu, 


Tuncay Özkan ile yapmış olduğu telefon görüşmelerinin Tuncay Özkan’dan talimat almak amaçlı olmadığını, 


Bizkaçkişiyiz Platformunun Tuncay Özkan’ı desteklemek ve ya Kanaltürk’e destek olmak amacıyla kurulmadığını, 

Evinde ele geçen “Ataevleri Projesi” başlıkla dokümanın Tuncay Özkan’a iletilmek amacıyla kendisine ulaştırıldığını, ancak kendisinde kaldığını, 

Tuncay Özkan ile olan ilişkisinin Bizkaçkişiyiz Platformu çalışmaları ile sınırlı olduğunu, kesinlikle Tuncay Özkan’ın emri altında bulunmadığını, Tuncay Özkan’ın bu platformun kurucusu olduğunu, bu platformun toplantılarına Türkiye Gençlik Birliği İstanbul Sorumlusu Adnan Türkkan’ın da katıldığını , o toplantıda Adnan Türkkan’ın bütün eylemlerde   birlikte hareket etmek gerektiğini söylediğini, bu şahsın İşçi Partisi Gençlik Kolları Başkanı olduğunu öğrenince kendisi ile bir daha görüşmediğini, 

Tuncay Özkan ile yapmış olduğu telefon görüşmelerinde iki bayanı CHP İstanbul İl Yönetimine dahil etmek için yapılan konuşmaların bu partiyi ele geçirmeye yönelik olmadığını, katılmış olduğu sivil toplum faaliyetlerinin yasal ve izinli olarak gerçekleştirildiğini beyan etmiştir.

Sorgu beyanı 


Sivil toplum faaliyetleri içerisinde görev aldığını, bütün çalışmalarının yasalara uygun olduğunu, her hangi bir terör örgütüne mensup olmadığını beyanla, önceki aşamada vermiş olduğu savunmalarını tekrar etmiştir.

b-Elde Edilen Dökümanlar, 


Şüphelinin Şişli Fulya Mahallesi Bozova Sokak No:9/10 sayılı adresinde yapılan aramada; 

-Memleket Sevdalıları Derneği ve Bizkaçkişiyiz platformuna ait faaliyet raporları, üye kayıt bilgileri  , çeşitli kişilere ait telefon numaraları, çeşitli şemalar, doküman ve broşürler,

-Üzerinde www.bizkackisiyiz.com, Marmara Kanaltürk Gönüllüleri, Ulusal Cephe ibareleri yazılı  klasörde çeşitli dokümanlar,

-“Ataevleri Projesi” başlıklı 8 sayfalık doküman,

- Memleket Sevdalıları Derneği Tüzüğü,

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ın Beşiktaş Gültepe Girişi Talatpaşa Caddesi No:5 Kat:4 sayılı yerde bulunan Biz TV isimli iş yerinde yapılan aramada elde edilen dokümanlar içerisinde Murat Ağırel imzalı siyasallaşmaya başlanılması ile ilgili belge ele geçirilmiştir. 

c-Telefon Görüşmeleri,

Tape No:7477, 27.02.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Kimler var orda şimdi bizden” diye sorduğu, M. Ağırel’in “Bizden yaklaşık 30-32 kişi kaldık şimdi” “Senin tanıyacağın isimlerden Salih Ö. burda, Eğitim-İş deki Abidin abi burda Zeynocan diye giren arkadaşlar burda Saliha ... burda Ebru bizim Ebru var ya halkla ilişkilerdeki o burda” dediği, A. T. Özkan’ın “Dün o zaman bu CHP’ lilerle yaptığınız işi bütün ilçeler falan filan duymuş. Nedir o kavga hikaye niye yayıyorlar onu her tarafa” “Kim yapıyor onu” dediği, M. Ağırel’in “Ordaki bitane kadın o kadın kollarında bitane kadın” dediği, A. T. Özkan’ın “Rıza Z. un karısı mı” dediği, M. Ağırel’in “Hı hı, o yapıyor o……” dediği,

Tape No:7504, 11.03.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Bana iki tane Üniversite mezunu şey söyle hanımefendi söyle bizim hareket içinde ön planda CHP il yönetimine dahil olucak” “Evet kimse bilmicek senle ben bilcez bana iki tane ad ver geçen günkü konuşma yaptırdığımız hanımefendinin adı neydi doçent” dediği, M. Ağırel’in “Şey Nuran Nuray ablamı” “Nuray abla şimdi emekli ama biliyorsun abi” dediği, A. T. Özkan’ın “Ya emekli olsun bi önemi yok sen doğru aklı başında kadın genç kadın emekli  dediğin 40 küsür 42-43 yaşında kadın” “Bi Nuray hanımla  konuş hemen CV sini Anet e faksla de ki seni böyle bir şey yapıyoruz kimseye söylemiyorsun sessiz kalıyorsun de tamam mı” “N. G. tamam Doğuş Üniversitesi rektörünün karısı mıydı o” dediği, şüphelinin “Evet abi öğretim üyesinin karısı” dediği,

Tape No:8149, 11.03.2008 tarihinde C.B.Ş.. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  M. Ağırel’in “Senle gizli bir şey konuşucam bu aramızda kalıcak” “Bizim oluşumumuzdan beklentin nedir ya da hayattan beklentin nedir bunu bilmiyorum ama şimdi bizim çok çok acil bi plan yapmamız lazım ve benim 2 tane Tuncay abiye bayan ismi bildirmem lazım siyasi görüşün nedir onu da bilmiyorum Burcu” “İstanbul CHP İstanbul il yönetiminde olmak ister misin delege olarak” dediği, Cemile’nin “İstanbul il yönetiminde” “Eee olabilir tabi olur” dediği, M. Ağırel’in “Tamam ben senin ismini Tuncay abiye vericem Tuncay abi sizle görüşecek” “Kimseye söylemezsen bunu il yönetimine gireceksin” dediği,

Tape No:8150, 11.03.2008 tarihinde N.G. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. Ağırel’in yanındaki şahsa “H. P. üniversite mezunumuydu bak üniversite mezunu olsa CHP il delegesi yapardık onu şimdi” dediği ve telefonu açan Nuray’a “Abla şimdi sana çok kısa bir şey anlatmam gerekiyor acil” “İstanbul CHP il delegesi olarak yer almak istermisin CHP nin içerisinde abla” “CHP İstanbul il örgütünde yer almak istermisin delege olarak” “Ben hemen ol diyorum abla çünkü Tuncay arıyacak sizi Tuncay abi benden haber bekliyor şimdi” dediği, Nuray’ın “Tamam peki siz öyle istiyorsanız olur” dediği, M. Ağırel’in “Ol abla bizim içerde silahımız olması lazım” “Olsun biz yapıcaz işte abla seni orda il delegesi yapıcaz” dediği,

Tape No:7505, 11.03.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. Ağırel’in “Söyliyim abi isimlerini” “N.G. cep telefonu da vereyim” “0 538 4……0” “Bu kadın biliyorsun abi Doğuş Üniversitesi Öğretim Üyesiydi emekli oldu şimdi” dediği, A. T. Özkan’ın “Peki başka öteki” dediği, M. Ağırel’in “B. Ş.” “31 yaşında kadın 3 tane dil sahibi çevirme görevi yapıyor şu anda” “Kendine ait iş yeri var çevirmenlik yapıyor” dediği, A. T. Özkan’ın “Bunlar bizim sözümüzden çıkmaz” “Sessiz kalacaklar” “CHP liler bunlar CHP üyesi mi biliyor musun” dediği, M. Ağırel’in “İkisi de CHP li zaten abi” dediği,

Tape No:8151, 12.03.2008 tarihinde C.B.Ş. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Cemile’nin “İ.B. diye bir bayan aradı beni biraz evvel Kadıköy Belediye başkan yardımcısı” “Saat 17 de beni CHP Şişhane İl binasına çağırdılar da sen bundan bu konu hakkında bilgin var mı” dediği, M. Ağırel’in “Tamam onlar işte” dediği, Cemile’nin “Onlar dimi dün konuştuğumuz olay” dediği, M. Ağırel’in “Hadi hayırlı olsun süreç başladı” dediği, Cemile’nin “Yani Tuncay bey arıyacak diye düşündüm de ben o yüzden” dediği,

Tape No:8152, 16.03.2008 tarihinde N. G. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Nuray’ın “Ben çok yorgunum annem ilk ameliyatı atlattı ben bugün dönüyorum seni şunun için aradım, Gürsel başkan aradı beni döner dönmez beni arayın ulaşın dedi telefonunu zaten kaydettim onunla görüşmeden önce sizinle görüşmem gerekir mi” dediği, M. Ağırel’in “Yok yok direkt Gürsel Gürsel başkanı biliyorsun İstanbul CHP başkanı” “Onun yanına git abla süreç başladı” “Güçlü ol abla” dediği, Nuray’ın “Güçlüyüm zaten hiç merak etme sonuna kadar savaşıcam” dediği, M. Ağırel’in “Bende zaten onun için seni tavsiye ettim” “Akşamda STK toplantılarının düzenlediği bir yemek var oraya davetliyim oraya gidecem yani” “Ama  sen şunu kesin unutma abla senle birlikte B. Ş. diye bir arkadaşımız var” “Burcu ile ikinizi tanıştırıcam zaten bizim ordaki 2 silahımız olacaksınız abla” “Bizim dilimiz olacaksınız yani orda” dediği ,

Tape No:8153, 18.03.2008 tarihinde N. G. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Nuray’ın “Beni Gürsel başkan aradı” “Ben dedi karşıya geçmeden sizi görmek istiyorum dedi Acıbademe geldi burda bir Starbucks da görüştük benim fotoğraflarımı aldı daha sonrada nüfus cüzdanını bana fakslayın fotokopisini dedi faksladım ben şimdi perşembe günü bizi büyük bir ihtimalle toplantıya çağıracakmış bizi bi kadın kollarıyla ilgili çalışma düzenliyoruz o çalışmada görev almanızı istiyorum dedi senin bilgin var mıydı” dediği, M. Ağırel’in “Var var abla onlar ne diyorsa şimdi yapın siz onların” “siz orda öyle bir konuma yükseliceksiniz ki zamanla” “o partinin o genel meclisinde söz sahibi olucaksınız sadece bu süreci takip edicez şimdilik” dediği, Nuray’ın “Tamam şimdi ben sana şunu sormak istedim dün ordan beni sekreter aradı dedi ki siz  fakladınız mı nüfus cüzdanınızı faksladım dedim geldiğinizde de form doldurtucam dedi şimdi formlarda şöyle sorular var ben daha önce görmüştüm her hangi bir dernek üyesi misiniz etkinlikleriniz var mı diye ben oraya Memleket Sevdalılarını yazıyım mı yazmıyım mı” dediği, M. Ağırel’in “Yaz yaz oraya üyeyim yaz” “Derneğe üye olduğunu yaz kimse bi şey diyemez” dediği, Nuray’ın “Bide ben şimdi Acıbademde çıkıyorum esnafla falan görüşüyorum bi sakıncası yok dimi” dediği ,
Tape No:8154, 20.03.2008 tarihinde Hüseyin…?. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Hüseyin’in “İlçe sorumlularını falan arıyorlarmış bu SMS 1230 var ya abi” “Bu herifler bakın biz bunlarla çalışıyoruz sizlerle de çalışalım işte SMS inizi biz atalım falan gibilerinden” “Özgür aradı beni de arıyormuş herifler gene” “Sen bi içeriyi bilgilendirir misin abi” dediği, M. Ağırel’in “İçeri dediğin şey Tuncay beyimi” dediği, Hüseyin’in “Yok be abicim senin beraber çalıştığın adamları” “İlçe sorumlularını il sorumlularını ilçe sorumlularını kimse yani” dediği, M. Ağırel’in “Tamam oldu” “Biz zaten ben zaten Yasaklamıştım o 1230 u kadın konseyi kullanıyor sadece” dediği, Hüseyin’in “Yani onu da örnek gösteriyorlarmış bak onlar kullanıyor siz de kullanın diye haberin olsun” dediği, M. Ağırel’in “Bitir abi bi an önce bitir bak ben 7 bin tane telefon numarası gönderdim yeni” dediği, Hüseyin’in “Abi Fuat’a mı” dediği, M. Ağırel’in “Fuat’a” “Cuma günü sana bi 5 bin tane daha vericem” “Bu sana verdiklerimin hepsi sana evet diye döner ben hepsini anlattım çünkü toplantılarında hepsini tek tek anlattım bunları” dediği,

Tape No:8155, 20.03.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Muratçım şimdi dernekte bu iletişim konusunda insanları eğitmek için bizim Alemdar Hocanın falan gelmesini bekliyorsunuz ya” “Onun için bir program hazırlayalım da ben size o konuda biraz yardımcı olayım” “Bide bu dernekte söyle sağda solda insanlardan öyle bizi eğitim aman işte bunlar programı falan geciktirdiler biz burda bilmem ne yapıcaz falan gibi saçma sapan laflar duyuyorum bunların önüne geçin tamam mı” “Eğitim programını eğitim programını başlatırız ordaki Sitare ve S. İ. ve o kadın ekibinin içinden çıkıyor bunlar siz şimdi dernek diye bir program başlatın tamam mı eğitim programı” dediği, M. Ağırel’in “Başlattık Zaten Abi” dediği, T. Özkan’ın “E o zaman aç Sitareye deki dernekte böyle bir program var buna dahil olacaksınız dışardan kimseye şey söylemeyin de yok gelin bizi eğitin tok örgütlenme nasıl olur zart zurt gibi saçmalıklarda bulunmayın de” dediği, M. Ağırel’in “Tamam abi ben söylerim şimdi biz çünkü hatta şeyide söliyim sana kişiyi de söliyim  Türk Silahlı Kuvvetlerinde psikolojik harp eğitimi veren emekli Yarbay Albay var İTÜ kampüsünde onun eğitimleri veriliyor zaten 2 hafta aldık şimdi yenisi başlıyor bütün ilçe başkanları gelecek bizim alt kademede ki insanlar gelicek Sitareleri de davet edelim oraya” dediği,

Tape No:8156, 20.03.2008 tarihinde S.İ. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Sitare’nin “Konuştum ben Tuncay beyle” “Şimdi o eğitim konusu farklı bir konu bilgin olsun tamam senin söylediğin gibi bir konu değil o ben mesajı aldım tamam yani bizim harekete kattığım arkadaşlardan birisi eski Lions onun vasıtası ile Tuncay beyin eski eşine gitti olay tamam mı” “Yani şey Lions lara falan fazla girme diyor tesadüfen de eski eşine çıktı yol benim arkadaşım onun eşine eski eşini arıyarak destek istemiş… Lütfen nolur uzak dur dedi anladın mı orda ki konu hani Memleket Sevdalıları eğitim veriyor vermiyor falan değil” “Ben Tuncay beyle konuştum açık açık hani eski eşim demedi ama ben konuyu anladım şey çok tesadüf olduk yani tesadüfen inanın dedim hiç karışma oraya lütfen dedi beni de oraya sokma uzak dur dedi yani uzaklaş tamam dedim bende yani o mesaj farklı hani bizim dernek içinde öyle bir şey var yok veya bizim bir üyemizin yada kadın konseyi elemanının söylediği bi şey değil o tamam Lions destek veren bi Lions arkadaşımızın onun eski eşinden öyle bir destek istemesi” “Farklı bir konu sen hani başka bir şeyler arama diye söyliyim dedim tamam” dediği, M. Ağırel’in “Bu salı-perşembe günü saat 7 buçukla saat 7 ile 9 buçuk arasında” “İstanbul Üniversitesi kampüsünde şeydeki Maçka’daki” “L.G.’le Ş.A.Y. eğitim vericek” dediği, Sitare’nin “Eğitime kimlerin katılacağını nasıl yapıcaz” dediği, M. Ağırel’in “Cuma günkü toplantıda ben söyliyecem” “İlçe örgütlenmesinde yer alan kadın konseyi gençlik kolları kimse hepsi gelicek oraya” dediği,

Tape No:8157, 20.03.2008 tarihinde X ŞAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X Şahsın “Bak öyle mesaj atmıyacaksın erkek gibi” “Ben hiç kimseye senin Herkuleks olduğunu söylemedim” “Bugün savcılıktan bana olum bana bana şuan da elimde savcılıktan Damla Atilla bana dava açmış” “Orada sen varsın” “Orada 30 Ağustos var sayfalar elimde” “Veda kim biliyormusun Veda Saminin karısı bak şimdi kim var” “30 Ağustos Berber Engine Herkuleks Spy  Veda Xsoneks1975 bugün bana savcılık bunlar  kim diye soruyor ben kim olduğunu bilmiyorum dedim ama dedim bu Damla denilen kadın her an sayfaları değiştirebilir o yüzden dedim bana Kanaltürkten bunların orjinalini gönderin  bak şimdi ben Herkuleksin 30 Ağustos falan olduğunu söylemedim bunu kim söylediyse o… ç… o olum ben öyle ispiyoncu mispiyoncu değilim sakın beni de ADD ye madedeye  gelirim diye de tehtid etme ben zaten ordayım” “Kadıköye geldiğiniz gibi ordan da şey olursunuz salak gibi kalırsınız ben Tuncayıda eleştiriyorum Tuncay dönek var mı böyle bir şey tuncay apoyu savunan bi salak evet  söylüyorum lan bunu” “var mı, apoyu savunuyor Tuncay apoyu” dediği, M. Ağırel’in “Ben şimdi bunlarla ilgilenmiyorum” dediği, X Şahsın “Olum ben buraya ADD ye geliyorum sen karısın benim karşıma  çıkamayıp karı gibi mesaj atarsın sen…” dediği, M. Ağırel’in “Sen genel kurul zamanı beni karşında göreceksin” “CMOK başkanını nasıl dolandırdıysan ADD  deki nasıl Sabri abiyi dolandırdıysan onlarla birlikte biz gelicez ADD de seçimine” “Fuata söyledim Herkülüks Murat dedim yada başka kime söylediysen Herkülüks Murat dedin” “Sorgusunda vericeksin” dediği, X Şahsın “Benim şuanda savcılıkta elimde belgeler var Hermione denilen salak belgeleri savcılığa vermiş ben bugün karakola ve savcılığa gittim” “Orada senin adın var” “Burda yok Ayhan bana gelende Ayhan yok sen varsın Veda Veda kim biliyormusun” “Veda MLFM” dediği, M. Ağırel’in “Ya orda dava verdi kız kız söylüyor zaten ben konuştum Hermione ile kız söylüyor ben diyor Berberi verdim Ayhanı verdim Samiyi verdim diyor bide orda Veda kimse Vedayı verdim diyor” dediği, X Şahsın “Veda da Saminin karısı sende varsın orda senin yazılarında var burda” “Siz fetoşcusunuz olum siz fetoşcuları bizleri bizleri gerçek ulusalcıları ... böyle ispiyon edersiniz ben bugün fetoşçu polislerle kavga ettim” dediği ,
Tape No:8158, 21.03.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Bizim çocukların hepsini toplayın ben öğlen İstanbula dönüyorum” “Bizim bütün ekipleri işte ya bizkaçkişiyize haber verin tamam mı havaalanında bi karşılama ordan kanala gidiyoruz Cumhuriyet Gazetesine ordan kanala” dediği, M. Ağırel’in “Ya biz şey yapmıştık abi saat 12 de bütün herkesi kanalın şey Cumhuriyet gazetesinin önüne yönlendirdim CMOK la beraber ora bi eylem orda bi eylem yapıcaktık” dediği, T. Özkan’ın “Olum havaalanından beni alın ordan gazeteye gidin anladın mı beni” dediği, M. Ağırel’in “Tamam abi” dediği,

Tape No:7566, 03.04.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. Ağırel’in “En kısa sürede gelmek istiyorum abi” dediği, T. Özkan’ın “Bugün bugün” dediği, M. Ağırel’in “Bugün o zaman saat yedi yedi buçuk gibi gelirim abi” “He iş çıkışı gelirim abi” dediği, T. Özkan’ın “İyi peki biraz yedi gibi gelmeye çalış” “O arkadaşın da gelecek mi senle görüşmek görüşürken” “Onu da getir bakayım o kimmiş onu merak ettim o bide ses cihazı varmış yanında kaydediyormuş sizin konuşmalarınızı niye” “Belinde ses cihazı varmış onun kaydediyormuş” dediği ,
Tape No:7578, 07.04.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Bu İhsan denen herif ne yapıyor hala” “Peki ben MİTçiyim zartım zurtum eski MİTçiyim ... bu herif nedir bu” “Manyak mı bu” “Bu herifi bi daha almayın içinize” “Gönderin gitsin bu herifi tamam mı” “Sallayın uçsun yani bir dakika durmasın” “Bir kere daha içinize almayın” dediği,
Tape No:7580, 08.04.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “SMS servisini falan bırakın onları biz yapıcaz onlar büyük alt yapı onlar sorun yani onlar yanlış yapılacak şeyler değil sonra ordan getirdiğiniz her 3 liranın 2,5 lirasını onlar alıyor” “Şimdi kardeş orda reklam butonu varya şeyde herkes kresi kartını dayıyacak ordan alıcak çekicek anladın” “İşte gelicek yok kardeşim benim… Sana gelicek parayı vericek sen kredi kartından çekiceksin” “Herkesi ama çok çok acele bak bu işi başarmak demek ne demek biliyor musun Murat bu işi başarmak demek buranın artık atom bombası atsalar yıkılmayacağı demek ne Fettullahı ne Amerikası bize bi şey yapamıyor demek” dediği,
Tape No:8159, 09.04.2008 tarihinde A.Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. Ağırel’in “5 Otobüs ücretsiz” “Bu kadar vermiş” “Adam beni arayacak şimdi direk Kadıköy’e yönlendirecem onu” dediği, Ayhan’ın “tamam şey yapmıyorsun yani kimseye söylemiyorsun bedava diye” “Ben yani o Gülbin otobüs istediğinde atıyorum 7 tane mi istedi 5 i bizim 2 tane de şeyden mavi yeşilden gönderecez tamam bütün paraları toplatacaz” “Akif Akif uçtu ya” “Şimdi bana otobüs başına fiyat verecek” dediği, M. Ağırel’in “Şöyle bi plan da var, şimdi herkes diyor ki mola yerinde yemek yerine diyo sandviç yapalım diyor herkes,  o paraları da şeye kanala bağış yapalım diyo” “Daha doğrusu 1 hafta önceden Anet söylediydi bugün de Tuncay abi aradı” “Saat 7 de bi yere toplantıya gidecekmişiz onunla” “Nere olduğunu bana telefonda söylemiyo” dediği, Ayhan’ın “Tamam ben biliyorum neresi olduğunu” “Ya yok kalsın şubedeki mubedeki oğlum kimseye bişey verdiğimiz yok ya kalsın şimdilik” “Bunların hepsinin paraları geldi mi şeylerin masraf masraf paraları” dediği, M. Ağırel’in “Sen şimdi akşam konuş abi ben senle yerime geçince normal telefonlan konuşacam bide” dediği ,

Tape No:8160, 09.04.2008 tarihinde SAMİ…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Sami’nin “Tuncay beni pazartesi bekliyordu” “Pazarteside ben gidemedim dünde Turgay CİNER’le falan bi işim var dedi bugün için görüşecektik sen şimdi bişey söyledin benim kafam karıştı biyere mi çıkacak dışarı” dediği, M. Ağırel’in “Valla Anet aradıydı beni 1 hafta önce” “Çarşamba günü hiç bi randevu filan alma Tuncay’la biyere gideceksiniz dedi” “Tamam mı tamam abla dedim bugün aradı sabah gene unutmadın demi dedi yok unutmadım gelecem dedim tamam saat 7 de seni bekliyoz dedi tamam da dedim nereye gidecez dedim bilmiyorum dedi” dediği, Sami’nin “Sen bide bana bişey demişsin senle Tahsin’le konuşacağım bişey var” dediği, M. Ağırel’in “He he bi konuda bilgi vermem lazım başkasından duyma” “Konuşuruz yüz yüze ya telefonla mı konuşacam” “Zahmet edip evime gelirsen kanka” dediği,

Tape No:7607, 15.04.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Naptınız siz bu hiç bi şey toplayamadınız mı İstanbuldan” “PARA” dediği, M. Ağırel’in “PARA TOPLADIK ABİ BEN GETİRECEM YARIN” “Tamam abicim şey top mesela benim otobüsümde topladım dün Adnan abiye teslim ettim şimdi bi de bizim ilçelerden toplayacaz yarın getirip verecez oraya” dediği, T. Özkan’ın “Ama şey ... akşam şeyapacak yani yarın öbürsü gün binerler dalımıza” dediği,

Tape No:7625, 24.04.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. Ağırel’in “Haşim …….. dinledin mi abi” dediği, T. Özkan’ın “Dinledim dinledim biliyom s…. git diyo” dediği, M. Ağırel’in “Bilgi veriyim dedim abi hadi görüşürüz görüşürüz abi nasıl abi” dediği,
Tape No:7626, 25.04.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “İyiyim ben Ankaradayım var mı sıkıntı ekiplerde bi sıkıntımız var mı” dediği, M. Ağırel’in “Yok yok yok yok abi hepsini ayarladık” dediği, T. Özkan’ın “İsimleri bildirdin her şey tamam” dediği, M. Ağırel’in “Bildirdim Evrime bildirdim şimdi adamları organize” dediği, T. Özkan’ın “İçerde pankart falan açmak yok tamam mı hiç bişey yok” “baykal baykal özkanı partiye getir” “Baykal Özkanı partiye getir Tuncay Özkan ayakta alkışlıyoruz” “Hoş geldin hoş geldin hoş geldin hoş geldin Tuncay Özkan hoş geldin tamam” dediği, M. Ağırel’in “Tamam abicim tamam abicim” dediğinuz, T. Özkan’ın “Yani bizim sloganlardan atılmıyo kesinlikle hep CHP li tamam” “vatan namus ahde vefa demeyin” dediği, M. Ağırel’in “Tamam ağabeyciğim” dediği,

Tape No:8161, 01.05.2008 tarihinde Adnan Bulut ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Adnan’ın “Özür dilerim ya şey yarın kaçta nerde buluşacaz ben gelmedim ya toplantıya” dediği, M. Ağırel’in “Ha yarın saat 9 da şeyde Şişlide, patronda gelmeyecekmiş” “Yo Ankara’ya gidiyormuş” dediği, Adnan’ın “Anons ediyoz Tuncay Özkan’la beraber yürüyecez diye” dediği, M. Ağırel’in “Bugün aradı ben gelmeyecem dedi saat 9 da şeyde yarın Ankara’da olacam ben dedi” dediği,

Tape No:8162, 01.05.2008 tarihinde Adnan Bulut ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Adnan’ın “Yürüyecen mi peki yani böyle bi organizasyon var mı” dediği, M. Ağırel’in “BİZ ŞEY DEDİ Tuncay BEY hani 30-50 kaç kişiyseniz orda Şişlide yürümeye başlayın. engellendiği yerde geri dönün yani var olduğumuzu gösterecez. biraz yaygara koparıp hemen geri dönecez abi fazla durmayacaz” “cevahirin önünde buluşacak çocuklar Metin M., Temel Ö., İbrahim Y. filan onların önderliğinde olacak ben izin alamadım ...” dediği, Adnan’ın “Pankartımız falan var mı” dediği, M. Ağırel’in “Var var olmaz olur mu abi” dediği,

Tape No:7670, 09.05.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. Ağırel’in “Estafurullah abi görüştüm şimdi üniversiteyle de görüştüm şimdi hani nasıl boş yerleri de yok biz oraya Süheyl abi .... davet edelim” “Süheyl hocayı davet ediyim abi bide şey  Ş. F. var ya  .... şimdi” dediği, T. Özkan’ın “Tamam et et şeyi çağır Y. N. Ö.’ü çağır o din ve şey kitabı çok güzel Ş. F.’i değil de Y. N. yi çağır” dediği,

Tape No:8163, 11.08.2008 tarihinde A.Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. Ağırel’in “Ben de şimdi Derneğe gidiyorum şeyi Gülbinin a.. k.. gidiyorum derneğe” “Dün Hüseyin ağabeyyle de kavga ettik” “Ya dün şeydeydim bu toplantı bittikten sonra Paşabahçeye gittim şeye Beykoza” “Döndüm eve geldim Bağış aradı” “Acil senle görüşmemiz lazım” “Şeyde Mercanda oturmuşlar Hüseyin abi Sümercan, Murat B., Bağış” “Hüseyin abi benim arkamdan hırsız demiş tamam mı bu İlçe başkanlık” “İlçe başkanlarından topladı 100 milyon lirayı Hırsız diye direk hırsız diye söylememiş, demişki Hüseyin abi bu ilçe başkanlarından her ay 100 milyon toplanıyo onlar nerde bakıyım demiş o paralar nerde demiş” “E ne yapılıyo demiş Murat işten çıktı nasıl geçiniyo demiş” “Ben hesabı bi tek Tuncay beye veririm” “Ben şimdi Derneğe gidiyorum şimdi Gülbinin ağzına sıçacam o lafıda Gülbin çıkarmış” dediği,

Tape No:8164, 10.09.2008 tarihinde Murat Ağırel ve Evrim Baykara’nın  TAHSİN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Evrim’in Tahsin’e “Ya bizi denetlemeye geliyorlar abi” “Biz Kaç Kişiyiz’i” “Bu geri z….. s….. durumda abiciğim hiç bir şey ...” “16 sında geliyorlar şimdi ben bizim benim muhasebecim vardı ona defterleri verdim herif 15 -16 madde bir sürü açık buldu bir sürü hesaplar bilmem neler bir hafta sonu ben seni İzmir’e davetli yani bu hafta sonu seni getirsek” dediği, Tahsin’in “evrim yani ben büyücü değilim, yani gelip gelmemem problem değil sihibaz değilim yapılabilecek birşey varsa yaparız” “Şimdi atıyorum yani bulunmaz hint kumaşı değilim İzmir’de de bunu yapabilecek arkadaşlar vardır mutlaka” “Yani ben gelirim hiç bir problem yok yani o konuda hiç bir sıkıntı yok ama dediğim gibi yani inşallah bir şeyler yapabilirim öyle bi görmeden etmeden de birşey diyemem ayrıca yani burdan adam getirmenize de gerek yok diye düşünüyorum ama gel derseniz gelirim hiç bir problem yok benim için” dediği, Evrim’in “Ya çünkü bizimkiler kaça kaça kaça kaça mahvetmişler abicim” dediği, Tahsin’in “Abi zaten sizin durumunuz bizden daha sakat yani adınız ofsayt yani sizin hata yapma lüksünüz yoktu neyse bakalım yani yapabileceğimizi yaparız” dediği, Evrim’in “Tamam ben şimdi Cumartesi ye kadar benim muhasebeci ya Cuma günü işte bugün ne Çarşamba yarın gene bir toplanacaklar şimdi o bütün yapabileceklerini yapıyorlar eksikleri gedikleri bir daha bir çıkartıyorlar tamam mı” “Cumartesi gününe kadar bayağı durum bir toparlanmış olur” “Benim çünkü abi en büyük korktuğum şey yasadır yani adamlara mektup geliyor denetime geleceğiz diye adamlar gidip mektubu almaktan acizler ağızlarından kaçırıyorlar öyle aldırtıyorum mektubu” dediği, Tahsin’in “Vallahi yani canım benim bi sizin adınızda ofsayt dediğim gibi baştan sıkı tutacaktınız” “Yok orda Başkan g… altına gider eğer ki bi şey varsa direk Başkan muhataptır yani ilk aşamada o g… altına gider ama dediğim gibi yani o sen önemli falan filan değilsiniz ...” dediği, Evrim’in “Abi adı Tuncay abiye kadar uzanır o yani ondan sonra” dediği, Tahsin’in “E tabi canım adam demezler mi işte Tuncay’ın kurduğu dernekte usulsüzlük şunlar bunlar tamam mı Evrim yani problem değil yarın konuşalım muhasebecinin de numarasını ver” dediği anlaşılmıştır.

Şüphelinin dosya kapsamındaki kişilerle yaptığı telefon görüşmelerinin ayrıntısı şöyledir:

1
Adnan BULUT


358
2
Anet SAHAKYAN


94
3
Evrim BAYKARA


253
4
Hüseyin NAZLIKUL


18

5
Mehmet Şener ÖZTÜRK

20

6
Merdan YANARDAĞ

12

7
Selim Utku GÜMRÜKÇÜ

302
d--Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 


Soruşturma çerçevesinde ele geçen “ LOBİ ” isimli örgütsel dokümanın, “3). Politika” başlıklı bölümünde ;

“Sivil toplum örgütlerinin ulusal çıkarlara uygun tepkisel eylemlerde bulunması sağlanacak ve kitlesel tepkiler organize edilerek kontrolde tutulması sağlanacak.

İşlev ve misyonunu tamamlamış çeşitli işçi sendikalarının, sivil toplum örgütlerinden etkilenmeleri sağlanarak, mevcut sendikaların tepkisel ve kitlesel eylemleri, endirekt metodlarla yönlendirilmesi sağlanacak.

Lobi, prensip olarak hiçbir zaman doğrudan doğruya toplumsal eylemler içinde yer almamalı, oluşturacağı sivil toplum kuruluşlarının etkinlik ve eylemler düzenlemesini organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalmalıdır. Anı şekilde ticari ve kültürel faaliyetlerde de doğrudan doğruya girişim ve etkinlikler içinde yer almamalıdır. Tüm faaliyet alanlarında organizasyon çatısı altında oluşturduğu kuruluş ve örgütlerini amaçları doğrultusunda harekete geçiren bir mekanizma olarak kalmaya özen göstermelidir.”,

“Yöntem” başlığı altında;

“Yukarıda da ifade edildiği üzere; Lobi prensip olarak hiçbir girişim ve  eylemin  içinde  yer  almamalı   ve  tümüyle  yasal düzenleme içinde hareket etmeli, toplumsal prensiplere saygılı olmalı, Örnek bir sivil toplum kuruluşu olarak, siyasetten tümüyle uzak bir yapı olarak faaliyet göstermelidir. Merkez üyeleri dışındaki kadroları, ilişkide bulunacağı kişiler, kurum ve kuruluşlar Lobinin bağlı olduğu merkez hakkında bilgi sahibi olmamalıdırlar. Lobinin tüm çalışma ve faaliyetlerinde gizlilik prensiplerine sadık kalınmalıdır.” 

………………………………………………………………………………………..

Lobi, çalışmalarında Medya kuruluşları ile doğrudan temasta bulunmamaya azami özen gösterilmelidir. Daha çok organizasyonun şemsiyesi altında yer alacak sivil toplum Örgütleri ile vakıfların faaliyetleri doğrultusunda kontak kurdurulması sağlanmalıdır” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmektedir. 

Şüpheli Murat Ağırel’in Bizkaçkişiyiz Platformunun İstanbul sorumlusu olduğu,  iletişim tespit tutanaklarından anlaşılacağı üzere platformun kurucusu ve lideri olan şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile doğrudan irtibatlı olduğu, bütün sivil toplum faaliyeti görünümündeki eylemlerini bu şüphelinin emir ve talimatları doğrultusunda gerçekleştirdiği, başkanlığını yaptığı “Memleket Sevdalıları” isimli derneğinin çalışmalarını Ahmet Tuncay Özkan’ın talimatları doğrultusunda yönlendirme gayreti içerisinde olduğu, şüphelinin 01.05.2008 günü şüphelilerden Adnan Bulut ile yaptığı görüşmeden de anlaşılacağı üzere Ahmet Tuncay Özkan’ın talimatları doğrultusunda Adnan Bulut ile birlikte bu faaliyetlerini sürdürdüğü kanaatine varılmıştır. 

Şüpheli Murat Ağırel Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında,  yöneticisi olduğu platform üyelerinin CHP’ nin mevcut yönetiminden hoşnut olmadıklarını, yönetimin değişmesi için Ahmet Tuncay Özkan’ın CHP’ye adaylığını desteklemek amacıyla platform üyesi 150–200 kişi ile birlikte CHP’nin kongresine giderek Ahmet Tuncay Özkan lehine slogan attıklarını, 

Şüphelilerden Hüseyin Nazlıkul Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında, Murat Ağırel’i Cumhuriyet mitingleri sırasında Kanaltürk’te yapılan toplantılardan tanıdığını, İstanbul’da  Memleket Sevdalıları isimli derneğin başkanı olduğunu, bir dönem Bizkaçkişiyiz Platformunda  etkili olduğunu, o dönemde kanalda örgütlenme üzerine yapılan toplantılarda tanıştıklarını beyan etmektedir.

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN hedefine ulaşmak için kullandığı yöntemlerden birisinin siyaset dünyasına yön verilmesi olduğu ve bu çerçevede, kendileri gibi düşünmeyen ve hareket etmeyen siyasilere suikast ve dez-enformasyon yöntemlerini uygulamayı kararlaştırdıkları görülmektedir. 

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ın, farklı siyasi partilere yönelik olarak dez-enformasyon faaliyetleri yaptığı, hatta CHP yönetimini ele geçirmeye çalıştığı ilgili bölümde ayrıntılı olarak anlatılmış olup, yukarıda ayrıntısı bulunan iletişim tespit tutanaklarından 11-12-16-18.03.2008 tarihli görüşmelere göre şüpheli Murat Ağırel’in Ahmet Tuncay Özkan’ın emir ve talimatları doğrultusunda siyaseti etkilemek, parti yönetiminde söz sahibi olabilmek amacıyla CHP yönetimine kendi çevrelerinden insanların girmesini temine çalıştıkları anlaşılmaktadır.

Gizlilik içersinde faaliyetlerini sürdürmeye çalışan terör örgütlerine ve suç örgütlerine yönelik yapılan çalışmalarda, anılan örgüt mensuplarının, suçluluk psikolojisi içersinde, her an telefonlarının dinlendiği ve takip edildikleri endişesi içerisinde yaşadıkları ve bu nedenle telefon dinlemelerine karşı dikkatle ve tedbirli davranışlar sergiledikleri, şüphelinin 09.04.2008 günü Sami isimli şahıs ile yaptığı görüşmede aralarındaki konuyu telefonda değil, yüz yüze konuşmalarını tavsiye ettiği görülmektedir.

Yukarıda arz edilen nedenlerle şüpheliler Ahmet Tuncay Özkan, Adnan Bulut,  Evrim Baykara ile bağlantılı olarak ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olduğu anlaşılmakla;

Şüpheli Murat Ağırel’ in eylemlerine uyan TCK’nın 314/2, 53, 58/9, 63, 3713 sayılı Terörle Mücadele Yasasının 5. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

30-Şüpheli Selim UTKU Gümrükçü

a-Savunmaları

 Emniyet beyanı 


İzmir’de yayınlanan Haftalık Dönemeç isimli gazetenin ortağı olduğunu, Bizkaçkişiyiz Derneğinin kurucu başkanı ve halen genel başkanı olduğunu,


Şüphelilerden Murat Ağırel’i 2006 yılının Aralık ayında İzmir’de düzenlenen Kubilay’ı Anma mitinginde tanıdığını, kendisinin Memleket Sevdalılar Derneğinin Genel Başkanı ve Bizkaçkişiyiz Platformunun İstanbul İl Başkanı olduğunu,


Mesut Özcan’ı Tuncay Özkan’ın doktoru olması ve Cumhuriyet Mitinglerinde Tuncay Özkan’ın yanında görmesi sebebiyle tanıdığını, 


Tanju Güvendiren’i emekli askeri savcı olarak tanıdığını, 


Evrim Baykara’yı Bizkaçkişiyiz Derneğinin genel sekreteri ve arkadaşı olması sebebiyle tanıdığını, 


Adnan Bulut’u 2005 yılından beri tanıdığını, bu şüphelinin Kanaltürk’ün bir dönem haber müdürlüğünü yaptığını,


Hüseyin Nazlıkul’u Tuncay Özkan’ın doktoru olarak tanıdığını, 


Tuncay Özkan’ı 2005 yılının Mart ayında İzmir’de düzenlenen bir kongrede tanıdığını,  Kanaltürk televizyonunda bulunduğu sırada kendisi ile görüştüğünü, samimi olduklarını, kendisinin üyesi olduğu Bizkaçkişiyiz Platformunun kurucusu olduğunu, bu nedenle kendisi ile sık sık fikir alış verişinde bulunduklarını, 


Hakkında işlem yapılan diğer şüphelileri tanımadığını, ele geçen örgütsel dokümanlar hakkında bilgisinin olmadığını, 


Bizkaçkişiyiz platformunun 13.09.2007 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan’ın Kanaltürk televizyonunda yaptığı bir çağrı üzerine aynı isimdeki internet sitesinin kurulması ile buraya üye olan şahıslar tarafından kurulan bir sivil toplum örgütü olduğunu, üyeler tarafından kendisinin Ege Bölge Başkanı olarak seçildiğini, 2008 yılının Ocak ayında 8 arkadaşı ile birlikte Bizkaçkişiyiz derneğini kurduklarını, kendisinin dernek başkanı olduğunu, yasal izinli olarak mitingler düzenlediklerini, telefon görüşmelerinin dernek faaliyetleri ile ilgili olduğunu, 


Tuncay Özkan’ın bir parti kurmak istediğini, il, ilçe, belde yöneticilerine kendisinin seçmesini istediğini, bunun üzerine kendisinin Karadeniz Bölgesinde illeri dolaşarak çeşitli görüşmeler yaptığını, Tuncay Özkan’ın 19.06.2008 tarihli telefon görüşmesinde geçen konunun bu olduğunu, 


Ele geçen 14 sayfalık “PKK terör örgütünün dış ülkelerdeki faaliyetleri ve iç yapısı”  başlıklı dokümanı 2003-2004 yıllarında bir arkadaşının verdiğini, o tarihte Çiğli’de yerel bir gazete çıkardığı için incelediğini, güvenilir bulmadığı için yayınlamadığını, 


Ele geçen 15 sayfalık SESAR antetli Yeni Milis başlıklı belgeyi www.sesar.com isimli internet sitesinden okumak amacıyla indirip yazdırdığını, 


Evinde yapılan aramada ele geçen Sony marka ses kasetinde kayıtlı bulunan seslerin 2006 yılının Kasım ayında Tuncay Özkan ile yapmış olduğu bir röportaj denemesine ait olduğunu beyan etmiştir. 

    Savcılık beyanı


Emniyette vermiş olduğu ifadesini tekrarla Bizkaçkişiyiz Derneğinin Genel Başkanı, ADD ve CHP üyesi olduğunu, şüphelilerden Adnan Bulut, Murat Ağırel, Mesut Özcan, Hüseyin Nazlıkul, Tanju Güvendiren, Evrim Baykara, Tuncay Özkan’ı tanıdığını, 

Şener Eruygur’u ADDnde tanıdığını, bu şüpheliyi ADD’nin Genel Başkanlığından indirmek amacıyla karşı adayları destelediklerini,

Bizkaçkişiyiz Derneğini seçimlerden sonra muhalefeti güçlendirmek için kurduklarını, 

Tuncay Özkan’ın kendisi ile ilgili haberler çıktıktan sonra ATV televizyonuna yumurta atılması talimatını verdiğini, ancak kendilerinin yumurta atmadıklarını,

PKK ile ilgili gizli belgeyi üniversitede bir arkadaşından aldığını, hiçbir yerde kullanmadığını,

“Ataevleri” isimli belgeyi, bununla ilgili çalışmayı hiç duymadığını, Tuncay Özkan ile aralarında her hangi bir maddi ilişki bulunmadığını, Bizkaçkişiyiz Derneği ile ilgili bazı konularda talimatlar verdiğini, bazı kişileri CHP’ye üye yapmak istediklerini, suçlamaları kabul etmediğini beyan etmiştir.

    Sorgu beyanı 


Şüpheli tutuklanma talebi ile sevk edildiği İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesindeki 27.09.2008 tarihli sorgusunda demokratik kütle örgütlerinde yasal çerçevede çalıştığını, Bizkaçkişiyiz Derneğinin genel başkanı, aynı platformun Ege sorumlusu olduğunu, bu nedenle Ahmet Tuncay Özkan ile görüşmelerinin bulunduğunu, bu görüşmelerin Cumhuriyet Halk Partisi, ADD ve Bizkaçkişiyiz Platformu ve Derneği ile ilgili konular olduğunu, terör örgütleri ile bir ilgisinin bulunmadığını beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar, 


Şüphelinin İzmir Ege Kent Mahallesi 8831. Sokak Aydınlar Apartmanı No:63/18 sayılı adresinde yapılan aramada ele geçen 14 sayfadan oluşan Gizli ibaresi yazılı ve başlık kısmında PKK terör örgütünün dış ülkelerdeki faaliyetleri ve iç yapısı ile başlayan Kocka Kürdistane (Lawan) ibaresiyle son bulan dokümanın; 

PKK terör örgütünün Türki Cumhuriyetlerdeki faaliyetleri başlığında PKK terör örgütünün Türki Cumhuriyetlerinde, Avrupa Ülkelerinde faaliyetleri, sorumlularını kimler olduğu ve PKK’nın örgütlediği birliklerden bahsettiği, 

ORDU-ARGK(Arteşe Rızgarıya Gele Kürdistan) (Kürdistan Halk Kurtuluş Ordusu) işlevi ve yapısı başlıklı yazıda ARGK’da başkomutan olarak Abdullah Öcalan’ın gösterildiği bunun haricinde Yüksek Askeri Konsey, Genelkurmaylık, AnaKarargah, Alt Komuta karargahları, Birlikler ve milis komutanlıkları şeklinde PKK terör örgütünün Askeri yapılanmalarından bahsedildiği

PKK’nın Ortadoğuda ki rolü başlığının altında Lübnan, Kuzey Irak, Libya ve İran ülkesindeki bağlantılarından ve bu ülkelerden gelen uyuşturucuları terör örgütünün yönlendirdiğinden bahsedildiği,

PKK’nın “Suriye Bağlantısı ve PKK’nın Uyuşturucu Ekimi Kürt Mafyası ve Uyuşturucu Trafine Yön Veriyor” başlığında ise terör örgütünün uyuşturucu trafiğini yönlendirildiğinin anlatıldığı,

PKK’NIN “Televizyon Kanalları Gazete Dergileri ve İnternetteki Büroları” başlıklı yazılarda terör örgütünün yayın yaptığı yayın organlarının kuruluş tarihleri ve frekansları yazılı olduğu görülmektedir. 

Ergenekon sanıklarından olan Ergün Poyraz’ın yazmış olduğu 15 sayfadan oluşan SESAR antetli kağıtlara yazılmış “YENİ MİLİS (çözülme sürecine akıllı direniş için; kanın son damlasından önce beynin son hücresine kadar mücadele gereği)” ibaresiyle başlayan çorbada tuzumuz olsun kaygısı ile kaleme alınmıştır ibaresiyle son bulan dokümanda; 

2.sayfada Raporun özeti başlığı altında 4 maddeye ayırdığı “…..böyle bir ortamda vatanı kurtarmak gittikçe kahve sohbeti malzemesi olmaktan çıkıp belli dinamiklere doğru kanalize edilen patlamaya hazır bir enerji olarak havada asılı duruyor.Bu enerjinin dengesizliği “Kurtlar Vadisi” gibi toplumsal histerilerin katkısı ile artırılırken ülkeyi kontrol altına almaya çalışan dış ve iç güçler direnişi de kontrol etmek için alt yapılarını şimdiden kuruyorlar…”

A maddesinde “Kurşun geleneği en sona saklanması gereken ve akılla kontrol edilmediği taktirde vatanı kurtarmayı soyunanları vatanı parçalamayı hedefleyenlerin maşası haline getirecek tehlikeli bir gelenektir.”,

B maddesinde “vatanperverlerin bir direniş/mücadele zeminini şimdiden hazırlama gereği tartışılamaz fakat bu çok akıllı uzun soluklu ve kendi iç ve dış meşruiyetini sürekli üreten bir çerçevede kurulmalıdır”,
D Yeni mücadele zemini; “kurşundan” önce aklı devreye sokarken; mücadelenin temel çatısı, bilgi, teknoloji, sermaye ve sosyal ilişki alanında çalışacak özel milisler üzerine kurulmalıdır. 100. Yılda; bir adsız kahramanlar mezarlığı ile değil de,  bağımsız, üniter ve güçlü bir Türkiye yaratılmak isteniyorsa; vatanperver güçlerin; güçlerini asimetrik olarak uygulayabilecekleri ve nefeslerini zamana yayacakları bir yapının kurulması; elzemdir. Zaman; kanın son damlasına kadar değil; beynin son hücresine kadar mücadele zamanıdır. 

5.sayfasında “Mevcut Dinamiğin Zaaf Noktalar”ı başlığı altında 7 madde olduğu; 

A maddesinde “bu ülkenin vatandaşlarının ülkelerine sahip çıkmaları bir lüks değil, ödevdir”, 

B maddesinde “Bu ödevin nasıl icra edileceğinin tartışılabilecek bir çok noktası olsa da; bu görevin ancak organize ve bilinçli bir altyapı üzerinden icra edilebileceği konusunda herkes hemfikirdir”,
C maddesinde “Fakat tek yadsınamaz gerçek; ne yapılacaksa yapılsın uzun soluklu olmak gereğidir”,

D maddesinde “Ülke elden gidiyor” psikolojisi mutlaka aşılmalıdır. Bu psikoloji; acele ve umutsuz hamlelerle birlikte uzun vadeli ümidi hepten yokedecek hataları beraberinde getirecektir”,

G maddesinde “Hedef; bütün gücü tek bir sıklet noktasında toplayan güç birliği değil; sıklet noktasını dağıtan GÜÇ AĞI kurmak olmalıdır.”  şeklinde mevcut dinamiğin zaaf noktaları başlığı altında sıralanmış maddeler bulunmaktadır.

7. sayfasında “Geminin yönetimini tekrar nasıl ele alırız? 

“Olaya bu açıdan yaklaşılmasının, mücadelenin niteliği ve niceliği açısından şu tip faydaları olacaktır: 

Mücadeleyi verecek insanlar; kaybediyoruz psikolojisi ile değil, tekrar geri kazanıyoruz psikolojisi ile çok daha sağlıklı ve dirayetli şekilde hareket edeceklerdir.

Mücadele sürecinde yaşanan hayalkırıklıkları, “yenilmişlik” hissini değil, “nerede hata yaptık, nasıl daha iyi yaparız” psikolojisini güçlendirerek, süreci sağlamlaştıran etki yapacaktır. 

Mücadeleyi yürüten odaklar arasında, “kaybetmekten” dolayı birbirini suçlama eğilimi azalacak ve dolayısı ile GÜÇ AĞI ‘nın farklı odaklarının birbirlerine karşı manipule edilme riski azalacaktır.

Kazanılan her adım, doğru yolda bir adım olarak benimsenerek morali yükseltecektir. Aksi takdirde her kaybediş ve hatta hareketsizlik anı bile, “zaman geçiyor, geç kalıyoruz” psikolojisi ve sıfır noktasına yaklaşma duygusu ile  paniği ve hata payını daha da arttıracaktır.”,

11. sayfanın son kısmında başlayan ve 15. sayfaya kadar  devam eden “ Farklı Kategoriler, Farklı İşlevler” başlığı altında 5 madde olduğu, 

“Sözkonusu heterarşik liderlik mekanizması ile koordineli bir şekilde “milisleşecek” vatanperverleri üstlenecekleri işlevlere göre dört ana kategoriye ayırabiliriz. Bunlar : 

Bilgi 

Teknoloji 

Sermaye 

Sosyal 

Operatif 

 Bilgi Milisi: Her Türkiye Cumhuriyeti vatandaşı; bulunduğu konum ve kendi kişisel çevresi üzerinden bir bilgi akışının seyircisidir. Bu bilgi akışını; ülke yararına izlemek, değerlendirmek ve gerektiğinde kullanmak, mücadelenin sinir noktalarından birini oluşturacaktır. 

Teknoloji Milisi: Günümüzde bir çok kontrol mekanizması teknoloji ve türevleri üzerinden kurulmaktadır. Türkiye’nin geldiği nokta; finanstan (bakınız: bankacılık sisteminde kullanılan yazılımlar), güvenliğe (bakınız: güvenlik birimlerinde kullanılan yabancı güvenlik yazılımları), kamu hizmetlerinden (bakınız : E-Devlet projesini Microsoft teknolojisi ile gerçekleştireceğini ilan eden AKP hükümeti), iletişime (bakınız : Türk Telekom altyapısı)   kadar bir çok sektörde yabancı teknolojinin kritik altyapılar üzerinde bulunduğu gözönüne alınırsa; ciddi kaygı uyandırmaktadır. Türkiye; bir çok alanda tam anlamı ile “teknolojik bir işgal” altındadır. 

Sosyal Milis: Türkiye’deki yabancı istihbarat örgütlerinin en kolay insan devşirdikleri ve istihbarat topladıkları alanlar, meşhur gece kulüpleri ve moda deyimi ile “in” mekanlardır. Bu mekanlar üzerinden kurulan “sosyal” ilişkiler, sözkonusu istihbarat örgütlerinin ilişki ağında önemli bir yer tutmaktadır. Günümüz ağ çağıdır. Buradan kastedilen sadece bilgisayar ağları değil, aynı zamanda insan ağıdır…… Sözkonusu ağı kurmak için; sosyal ilişkileri kuvvetli; girdiği mekana uyumlu ve iletişimi güçlü insanlara ihtiyaç olacaktır. 

Sermaye Milisi: Türkiye’nin çözülme sürecini hızlandıran en önemli etken; Türkiye’deki sermaye altyapısının belirli odakların eline geçmesi olmuştur. Sömürge zihniyetinin yüceltilmesinden, bölücülerin iktidar kadrolarına yükseltilmesine kadar bir çok dinamik, bu ele geçirilmiş sermaye yapısı üzerinden finanse edilmiştir. Keza; ülkenin üretim altyapısının çökertilerek, finanstan, tarıma birçok sektörün dışa bağımlı hale gelmesi ele geçirilmiş bu sermaye yapısı üzerinden gerçekleşmiştir. 

Operatif Milis: Mücadele piramidinin en işlevsel fakat aynı zamanda en tehlikeli kısmını oluşturmaktadır. Bu alandaki faaliyetlerin; ülkenin legal yapısı gözönünde bulundurularak ve “hedefi” mazlum, hedefleyeni “suçlu” konumuna düşürmeden çok ince bir çizgide inşa edilmesi gerekmektedir.,Operatif unsurlar; bütün diğer katmanların çalışmaları sonucunda, gerektiği takdirde, hareket edecek ve sonuç alacak unsurlar olmalıdır. Hedef; bu katmanı mümkün olduğu kadar seçici kullanmak ve mücadelenin ana zemini haline getirmemek olmalıdır. Aksi takdirde; “meşruiyet” zemini hızla kayabilir ve meşruiyet zeminindeki kayma diğer katmanlardaki yapılanmaları da etkiler ve hatta etkisizleştirir noktalara gelebilir. 

15. sayfada sonuç kısmında “Son zamanlarda yaşanan ‘vatan kurtarma’ sohbetlerinin ulaştığı noktayı ve ülke adına kaygı duyan vatanperverlerin “bir şeyler yapma” telaşını gözlemlerken; aynı zamanda güvendikleri dağlar tarafından ortada bırakılan bu kişilerin kurtlar vadisindeki çakalların nasıl iştahını kabarttığını da gözlemlemek mümkün. Bu noktada; ülke adına kaygı duyan ve mevcut kurumsal yapıların paralize olduğuna inançla çıkış yolu arayanların çok sağlıklı ve meşru bir zeminden hareketle sahneye çıkması gerekmektedir. Bu analiz; sözkonusu hareketlenmenin dinamikleri ve yapısı oluştururken; hem mevcut zaafların giderilmesi, hem de daha sağlıklı bir yapının kurulması kaygısı ile kaleme alınmıştır.” şeklinde yazıların olduğu saptanmıştır.

c-Telefon Görüşmeleri


Tape No:7453, 05.02.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Çok komik oğlum bunlar. Ben yazıyı bir tek şekilde değerlendirdim, artık bunlar gebermiş”  “O kadar korkuyorlar ki” “ Ben onları birgün s…” “Hep beraber görürüz, olağan üstü kurultay diye bir şey var biliyor musun onu” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Sıkıntı yok yani bütün ADD Ege Bölge Şubelerinin haberi var, hepsi teyakkuz halindeler” “Şu yeri saati netleşince” dediği, T. Özkan’ın “Bizim ADD yine kıvırcak” dediği, 

Tape No:7462, 22.02.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Ne oldu, binanızı tuttunuz mu ya” diye sorduğu, S. U. Gümrükçü’nün de tutamadığını söylediği, T. Özkan’ın “Bak bu gençlik örgütlenmesinde sorun var İstanbul da mistanbulda, üniversitelerde bi b.. olmuyor” “Türkiye deki gençlik örgütlenmesini senin eline bıraktık” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Tamam bu hafta sana iki üç üniversite ayarlıcam söz” “Önderle hareket et demişsin” “Burdaki amaç kavga büyüsün mü” “Önderle hareket etmesindeki amaç başkanımızla genel sekreterimiz arası açılsın diye mi” dediği, T. Özkan’ın “Kavga büyüsün büyüsün ikisi  çünkü o il  başkanından bi si… olmaz o il başkanı eğitimsiz cahil hayvanın teki …çünkü bundan sonra her değişim sizin daha  güçlü  geleceğiniz değişim olcak” dediği,

Tape No:7469, 25.02.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Yarın akşama kadar Manisa da 600 tane genç, kızlı erkekli” “Yani 20 den sonra 40 kadar adam” “Cumhuriyet Halk Partisine yeni üye yapılacaklar bana bildiriyorsun adlarını. Özellikle hiç kimseye duyurmadan, el altından tamam mı” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “tamam 600, 20 ile 40 yaşları arasında ” dediği,

Tape No:8203, 04.04.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan / CEMAL…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “bu herif hepimizi s.. oğlum bu anlaşmış Şener le falan … hepimizi dizicek” dediği, Cemal’in “nasılsınız Tuncay bey çıktınızmı yola… hala Uşak ta mısınız“ dediği, A. T. Özkan’ın “Uşak tan çıktık yola, Şener mener anlaştı oğlum bitti işin senin … adam kendi isteği ile gidiyor.. genel başkan üzerinde de anlaştık… problem yok senin çok sevdiğin çok değer verdiğin, çok isteyeceğin bi adam olacak en çok istediğin adam olacak merak etme” dediği, Cemal’in “benim aklıma bir isim geldi umarım o dur.” dediği, A. T. Özkan’ın “hadi öptüm seni hadi veriyorum.” diyerek telefonu S. U. Gümrükçü’ye verdiği, S. U. Gümrükçü’nün “…Ercan başkanı sevindirdik” dediği, Cemal’in “Tamam, selamımızı da iletmişindir” dediği,

Tape No:7622, 18.04.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Şu CHP işini öldürün iyice. Şu CHP ye fax çekin. Saldırın saldırın” dediği,  S. U. Gümrükçü’nün “Ver gitsin abi verecen ev numarasını arasınlar ya. Veriyim ev numarasını arasınlar ya” dediği, T. Özkan’ın “Ver ev numarasını siteye koy. Siteye koy siteye koy. Tamam mı bi kod adla gir siteye koy. Arasınlar tamam mı” dediği,

Tape No:7644, 05.05.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Sen şimdi bütün bölge illerine söyle il ve ilçe yöneticileri bide şu bizim Teşkilatın tamamını tamamla bitir çünkü önümüzdeki 15 gün içerisinde başvuru yapacaz” “Yani Parti için başvuru yapacaz” “Yani şeyin adıda Bizim Parti, Biz Teşkilatı tamam” dediği,
Tape No:7655, 07.05.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “sabah karşılamaya geliyim dedi Cemalle şeyi unuttum ADD konuşacağımızı unuttum… ” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Ya şimdi bu Ersunu önce mi alalım sepetleyelim yoksa sonra mı alalım sepetleyelim” “Aradı şimdi de senle konuşmuş yani Utkularla gel gibisinden” dediği, T. Özkan’ın “Ersunu sepetleriz işi hallederiz Cemalle” dediği, 

Tape No:7696, 07.06.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Bu ADD işine asılın bu paşa kontrolsüz bi herif yani” “Kıvrım kıvrım  kıvranıyo ki nasıl kıvrım kıvrım kıvranıyo” “Hem de nasıl yani ama çok şey yani ayıp şeyler yapıyo yani” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Tamam şeyde bu Ertuğrulun arkasında kimse yok ha ben sana söyleyim de” “Benim elimde destekleyeceklerin listesi sen gene görüş şimdi bu arada aklıma geldi sana bu lafı söyleyen bu Z. Ö.’mi” dediği, T. Özkan’ın “Yok ya ne Z. Ö.’ i ya şey ya bu ADD nin İstanbul’daki Beykoz bilmem ne falan filan ilçe başkanları” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Şimdi bu Ertuğrul’un arkasında 15 tane adamın adı gözüküyo bunun 10 tanesi eski bilmem ne yani 5 tanesi hala görev başında onun üçünü de boşaltmış pozisyondayız” “Nezakettir şeydir görüşmedim demek olmaz görüştüm uymadı dersin” dediği,
Tape No:7714, 21.06.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. U. Gümrükçü’nün “Dil Tarih Coğrafyadayız” dediğiniz, T. Özkan’ın “Oraya geliyim mi ben” “Yani yoksa dışarda bi kargah oluşturacam hemen” “M. K.” “Konuştun mu” diye sorduğu, S. U. Gümrükçü’nün “Aradım açmadı, bu rektörü çıkaracaktı da çıkaramadı da falandı da filandı da” “Uludağ Rektörünü” dediği, T. Özkan’ın “Napıyım herif şey son dakka kıvırdı ben ne yapıyım ya” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Ben de onu dedim yani dedim, bu dedim paşanın karşına çıkar mı dedim ya Mehmet abi dedim. Akıl var mantık var dedim yani öyle işte” dediği,

Tape No:7717, 21.06.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “Yani bu CHP ile birlikte hareket etmem, gider Paşayla birlikte hareket ederim haberiniz olsun. CHP nin... yemem yani sizi çizecekler bizi koymayacaklar ben öyle şeyi kabul etmem, ben şimdi salona girip otururum” “sizi çizerlerse listede benim adamlarımı çizeni çizerim bak gider paşayla anlaşırım öbür tarafa çok büyük gol atarım” dediği,

Tape No:7721, 21.06.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. U. Gümrükçü’nün “Tanju Geldi” “Paşa ile Görüşüyor” dediği, T. Özkan’ın “Biliyorum, biliyorum. Ben yolladım” “Siz şimdilik listeleri oluşturun” “Oluşturduğunuz listeler üzerinden bi kavga yürütmek gerekirse ayrıca kavga edelim. O taraftan ben şimdi Tanjuyu konuşturdum, Bursa Rektörü ile konuştum. Sen Bursa Rektörüne gidebilirsin” “Tuncay Beyin burdaki şeyi benim de” “Liste falan filan hiç bir şey söylemediniz de niye böyle yaptınız de Tuncay bey bana söyledi de” dediği,

Tape No:7748, 24.07.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “KAÇ YUMURTA ATTIN LAN” diye sorduğu, S. U. Gümrükçü’nün “5” dediği, T. Özkan’ın “5 yumurta attın” “nereye denk geldi” diye sorduğu, S. U. Gümrükçü’nün “Demire” “Kapının demirine” dediği, T. Özkan’ın “Onların fotoğrafını çekin yarın görücem” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Nasıl ya çıktık biz ordan” dediği, T. Özkan’ın “Olum siz kopilsiniz kopil. Korktun demi lan, atamadın dimi lan yumurtaları” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “attım valla” dediği, T. Özkan’ın “Lan sen niye yaptın böyle, lan niye korkuyorsun olum ne var” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Korkmuyorum ya, dağıldı millet gitti ya” “atmadılar yarın bi daha yaparız İzmirde” dediği, T. Özkan’ın “Allah sizi kahretsin ya. ne korkak köpeklersiniz ya. bi yumurta atacaksınız lan” dediği, S. U. Gümrükçü’nün “Yarın dediler, yumurtayı elime verin dedim vermediler” “bağırdık orda alkışladık çağırdık o da yarın atarız” dediği, T. Özkan’ın “Ya bi b.. yapamazsınız siz yarın falan” dediği anlaşılmıştır.

d-Örgütsel İrtibatlar, 

Tape No:7474, 27.02.2008 tarihinde Evrim Baykara ile Ahmet Tuncay Özkan’ın  yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. T. Özkan’ın “Ya a….. koyduğumun çocuğu” dediği, E. Baykara’nın “Ne diyor sana ya” dediği, A. T. Özkan’ın “bu partinin heryerini diyormuş, Dün geceden beri arıyor sürekli beni, Ondan sonra Suat  ı yolladı bana” “Dedim ki  bak Suat önce seni si… sonra bana laf etmeye kalktı Menemen de biliyorsun” “senin genel başkanın 70 yaşında ben 40 yaşındayım i… dedim” “A…. koyduğumun çocuğu ondan sonra dedim ki bak  Evrim i çizdi” dediği, E. Baykara’nın “Ben gördüm listeyi ben yoktum hakketten Önder gösterdi yanlız  yani o i… destek olmamış bu puştta yazmamış harbiden” dediği, A. T. Özkan’ın “o senin genel sekretere ulaşıp konuşacağını böyle bir sonuç doğacağını hesaplayamadı o” “Şimdi seni s….. istiyor şimdi sen bunu oy desen varya yarın seni s…..” “Genel sekretere de  Önder e dicez ki genel şeyde Tuncay Özkan I Tuncay ÖzkanLA  SEN ... ” “Mart ayı güzel bir ay o genel başkanı satabileceğini söylemiş sana” “kim brütüs olmak istiyorsa ona bıçağı vericez”  dediği, E. Baykara’nın “İlde verdiğimiz sözü bi tutalım Öndere” dediği, A. T. Özkan’ın “sen şu il gençlik kolları başkanlarını ayarla bana” dediği, E. Baykara’nın “Onu ayarlıyorum şimdi şeyle konuşuyordum bu bizim CHP  Kahramanmaraş gençlik kolları il başkanı aradı da” “ADD GYK üyesi bu gençlik kollarında bunlar 3 martta bi bildir mildiri  hikaye yapıyorlarmış napalım başkanım dedi” dediği, A. T. Özkan’ın “S…. et hiç öyle şeylere sen paşanın ekibinde kopar koparsınlar paşadan ayrılsınlar” “Bütün bu gençlik kollarına söyle ADD ile koparıcaz kardeş ADD ler ADD nin başına o kızı getircez” dediği, E. Baykara’nın “Sıla dan ayrıldım ya” “hem zengin hem çıtır buldum onunla birlikteyim şimdi kararlarımı değiştirdim Adnan abiyi dinleme kararı ve ardından ... yapıyon iletirsin” dediği,

Tape No:7711, 19.06.2008 tarihinde Tuncay Özkan ile Ş. F.’in yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T. Özkan’ın “T. M. ve Utku Gümrükçü arkadaşımız Karadeniz Bölgesini gezdiler” “K. C. K. ve Adnan Bulut arkadaşım Doğu ve Güneydoğuyu gezdiler. Adnan halan orda hafta sonu dönecek Ankara’ya” dediği,

Tape No:7716, 21.06.2008 tarihinde Ahmet Tuncay Özkan ile Evrim Baykara’ nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; E. Baykara’nın “Vallahi divanı onlar aldılar bir oylamada biz bunları ezdik… divanda saymadık ama yukarıdaydım ben oylama şeyi aldım… tüzük değişikliğini oylattık.. orda biz ezdik geçtik zaten …  bu geceki toplantı önemli işte ya bu gece şeyde … bütün delegeleri getireceğiz oraya 200 kişilik salon ” dediği, A. T. Özkan’ın “o zaman ben oraya mı geleyim orda bir gövde gösterisi yapayım mı … çok mu korkalar” dediği, E. Baykara’nın “Hablemitoğlu’na aynı ekipte gözüküyoruz ama san yani bizim önereceklerimize itiraz ediyorlar… Utkuyu çizdiler, Cemali çizdiler ve bana hayır demişler” dediği, A. T. Özkan’ın “o zaman o listeyi parçalayın ben paşa ile konuşurum uzlaşırız.. gidelim paşa ile konuşurum listeyi beraber yaparız… tükürürüm o Hablemitoğlu’un adına da soyadına da ” dediği anlaşılmıştır.

Şüphelinin dosya kapsamındaki kişilerle yaptığı telefon görüşmelerinin ayrıntısı şöyledir:

1
Ahmet Tuncay ÖZKAN 





1692
2
Mesut ÖZCAN






2
3
Adnan BULUT 






732
4
Mehmet Şener ERUYGUR 





10
5
Hüseyin NAZLIKUL 





33
6
Evrim BAYKARA 






7695
7
Murat AĞIREL 






302
8
Şener ÖZTÜRK






94
9
Anet SAHAKYAN






249
10
Merdan YANARDAĞ





16
e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 


Soruşturma çerçevesinde ele geçen “ LOBİ ” isimli örgütsel dokümanın, “3). Politika” başlıklı bölümünde;

“Sivil toplum örgütlerinin ulusal çıkarlara uygun tepkisel eylemlerde bulunması sağlanacak ve kitlesel tepkiler organize edilerek kontrolde tutulması sağlanacak.

İşlev ve misyonunu tamamlamış çeşitli işçi sendikalarının, sivil toplum örgütlerinden etkilenmeleri sağlanarak, mevcut sendikaların tepkisel ve kitlesel eylemleri, endirekt metodlarla yönlendirilmesi sağlanacak.

Lobi, prensip olarak hiçbir zaman doğrudan doğruya toplumsal eylemler içinde yer almamalı, oluşturacağı sivil toplum kuruluşlarının etkinlik ve eylemler düzenlemesini organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalmalıdır. Anı şekilde ticari ve kültürel faaliyetlerde de doğrudan doğruya girişim ve etkinlikler içinde yer almamalıdır. Tüm faaliyet alanlarında organizasyon çatısı altında oluşturduğu kuruluş ve örgütlerini amaçları doğrultusunda harekete geçiren bir mekanizma olarak kalmaya özen göstermelidir.”,

“Yöntem” başlığı altında;

“Yukarıda da ifade edildiği üzere; Lobi prensip olarak hiçbir girişim ve  eylemin  içinde  yer  almamalı   ve  tümüyle  yasal düzenleme içinde hareket etmeli, toplumsal prensiplere saygılı olmalı, örnek bir sivil toplum kuruluşu olarak, siyasetten tümüyle uzak bir yapı olarak faaliyet göstermelidir. Merkez üyeleri dışındaki kadroları, ilişkide bulunacağı kişiler, kurum ve kuruluşlar Lobinin bağlı olduğu merkez hakkında bilgi sahibi olmamalıdırlar. Lobinin tüm çalışma ve faaliyetlerinde gizlilik prensiplerine sadık kalınmalıdır.” 

………………………………………………………………………………………..

Lobi, çalışmalarında Medya kuruluşları ile doğrudan temasta bulunmamaya azami özen gösterilmelidir. Daha çok organizasyonun şemsiyesi altında yer alacak sivil toplum örgütleri ile vakıfların faaliyetleri doğrultusunda kontak kurdurulması sağlanmalıdır” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmektedir. 

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN hedefine ulaşmak için kullandığı yöntemlerden birisinin siyaset dünyasına yön verilmesi olduğu ve bu çerçevede, kendileri gibi düşünmeyen ve hareket etmeyen siyasilere suikast ve dez-enformasyon yöntemlerini uygulamayı kararlaştırdıkları anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ın farklı siyasi partilere yönelik olarak dez-enformasyon faaliyetleri yaptığı, hatta CHP yönetimini ele geçirmeye çalıştığı, sivil toplum kuruluşlarını amaçları doğrultusunda yönlendirdiği ilgili bölümde ayrıntılı olarak anlatılmıştır.

Şüphelilerden Hüseyin Nazlıkul Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında Selim Utku Gümrükçü’yü İzmir’de Kanaltürk ofisinde gördüğünü, o dönem CHP Gençlik Kollarında aktif çalıştığını, Kanaltürk’ün İzmir ofisinde de gönüllü çalıştığını beyan etmiştir. 
Şüpheli Selim Utku Gümrükçü’nün  “Memleket Sevdalılar Derneğinin” Genel Başkanı ve Bizkaçkişiyiz Platformunun İstanbul İl Başkanı, Bizkaçkişiyiz Derneğinin genel başkanı olaral görev yaptığı, 22.02.2008, 25.02.2008 ve 04.04.2008 tarihlerinde Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmelerden anlaşılacağı üzere, şüphelinin sivil toplum kuruluşlarının yönlendirilmesi, yönetimlerinin ele geçirilmesi amacıyla hareket eden Bizkaçkişiyiz Platformun kurucusu ve lideri olan şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile doğrudan irtibatlı olduğu, bütün sivil toplum faaliyeti görünümündeki eylemlerini bu şüphelinin emir ve talimatları doğrultusunda gerçekleştirdiği anlaşılmaktadır.

İletişim tespit tutanaklarından görüldüğü üzere şüphelinin CHP içerisinde aktif görevli olduğu, partinin üst yönetiminde yer alan yetkililer ile yakın ilişki içerisinde bulunduğu, parti çalışmaları, parti içi çekişmeler konusunda Ahmet Tuncay Özkan’ı doğrudan bilgilendirdiği, parti çalışmaları konusunda Ahmet Tuncay Özkan’ın talimatları doğrultusunda hareket ettiği, hareket tarzı konusunda talimat aldığı, yöneticisi olduğu sivil toplum kuruluşlarına mensup kişileri Ahmet Tuncay Özkan’ın talimatları doğrultusunda yönlendirdiği, şüphelilerin siyaseti etkilemek, parti yönetiminde söz sahibi olabilmek amacıyla CHP yönetimine etki etmeye çalıştıkları, yöneticisi olduğu sivil toplum kuruluşuna mensup insanları kendi amaçları doğrultusunda bir kısım eylemlere yönlendirme gayreti içerisinde bulundukları sonucuna ulaşılmıştır.

Yukarıda arz edilen nedenlerle şüpheliler Ahmet Tuncay Özkan ile bağlantılı olarakERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olduğu anlaşılmakla;

Şüpheli Selim Utku Gümrükçü’nün eylemlerine uyan TCK’nın 314/2, 53, 58/9, 63, 3713 sayılı Terörle Mücadele Yasasının 5. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

31-Şüpheli Mahir Akkar,

a-Savunmaları,

 Emniyet beyanı 


Ankara’da Hukuk Mahkemelerinde kooperatif ihtilafları, basın ve trafik kazaları ile ilgili bilirkişi olarak görev yaptığını, çeşitli derneklerde kurucu olarak üye olduğunu,


09.04.2008 tarihinde Mesut Özcan ile yapmış olduğu telefon görüşmesini Ankara İdare Mahkemesi Başkanı vasıtası ile tanıdığı doktor olan Mesut Özcan ile yaptığını,   kendisinin hazırladığı Yehova Şahitleri tarikatı ile ilgili bir CD’yi Kanal Türk yöneticilerine verdiğini, bu kanalda televizyon programı yapmak istemesi ile ilgili görüşme olduğunu,  


16.04.2008 tarihinde Mesut Özcan ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde kendisine beyefendi denilen şahsın Tuncay Özkan olduğunu, İdare Mahkemesi Başkanının kendisini aracına alarak Mesut Özcan ‘ın işyerine götürdüğünü, buraya gittiklerinde Tuncay Özkan’ın bürodan ayrıldığını öğrendiklerini, aynı kişi ile eve dönerken içinde Danıştay’ a saldırı yapan kişiler ile ilgili görüntüler bulunduğunu söylediği bir CD nin kopyasını kendisine verdiğini, bu CD nin nerede olduğunu bilmediğini, 


16.04.2008 tarihinde telefon ile görüştüğü ERDoğan isimli kişinin TRT Denetim Kurulu Üyesi olan bir kişi olduğunu, bu şahsın Tuncay Özkan’ı tanıması sebebiyle kendisine referans olabileceğini söylediği için bu görüşmeyi yaptığını, 


Diğer telefon görüşmelerinin mesleği ile ilgili görüşmeler olduğunu,  farklı kişilere ait değişik yargı mercilerindeki dosyalar hakkında yapılmış görüşmeler olduğunu,  SELİM isimli şahıs ile yapmış olduğu görüşmelerin bu şahsın boşanma davası açtığı eşinin takip edilmesi ile ilgili olduğunu, 


Evinde ele geçen 7,65 mm çaplı tabanca mermilerinin daha önceden taşıma ruhsatlı olan ancak sonradan ruhsat süresi yenilenmeyen tabancasına ait olduğunu,  tabancayı teslim ettiğini, talep edilmediği için mermilerin kendisinde kaldığını, yasadışı Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile bir ilgisinin bulunmadığını beyan etmiştir.

 Savcılık beyanı


Emniyet aşamasında vermiş olduğu savunmasını tekrar ederek bu soruşturma kapsamında hakkında işlem yapılan kişilerden Sinan Aygün’ü açmış olduğu bir dava sebebiyle tanıdığını, 


Tuncay Özkan’ı medyadan tanıdığını,  kendisi ile hiçbir şekilde görüşmediklerini,


Mesut Özcan’ı Ankara İdare Mahkemesi Başkanı olan bir arkadaşı vasıtası ile tanıdığını, şahsın doktor olduğunu, arkadaşı ile birlikte Mesut Özcan ‘ın muayenehanesine gittiklerini, amaçlarının Tuncay Özkan ile görüşmek olduğunu, ancak görüşmediklerini, Kanal Türk’te program yapmak için girişimde bulunduğunu, ancak bu düşüncenin gerçekleşmediğini,  


Telefon görüşmeleri ile ilgili emniyet müdürlüğünde vermiş olduğu açıklamalarını aynen tekrar ettiğini, aramada ele geçen tabanca mermilerinin bir ara ruhsatlı bulunan tabancasına ait olduğunu, silahı emniyete iade ettiğini, mermilerin kendisinde kaldığını,  Müdafaai Hukuk Partisi 1 Nolu Eylem Planı başlıklı dokümanı bu partinin Ankara İl Başkanlığını yapan arkadaşı tarafından partiye üye olması için verildiğini,  kendisinin üye olmadığını, dokümanın kendisinde kaldığını,  ele geçen kuru sıkı tabancanın kendisine ait olduğunu, üzerinde her hangi bir değişiklik yapmadığını, sadece bulundurduğunu, yasadışı terör örgütü ile bir ilgisinin bulunmadığını beyanla hakkındaki suçlamaları kabul etmemiştir.

 Sorgu beyanı 

Şüpheli adli kontrol uygulanması talebiyle sevk edildiği İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Hâkimliğindeki sorgusunda, önceki aşamalarda vermiş olduğu savunmalarını tekrar ederek suçlamaları kabul etmemiştir.


b-Elde Edilen Deliller, 


Şüphelinin ikamet ettiği Emek Mahallesi Kazakistan Caddesi No:108/2 Çankaya Ankara adresindeki evinde 23.09.2008 tarihinde yapılan aramada;

-Müdafai Hukuk Hareketi Partisi 1 Nolu Eylem Planı başlıkla doküman,

-1 Nolu Eylem Planı Doğrultusunda Yapılacak Eylem Ve Eylemlerin Planlanması- Uygulaması – Denetim Ve Değerlendirilmesi başlıklı doküman, 

-İl Başkanlıkları başlıklı bilgisayar çıktısı, 

-Çok sayıda CD/DVD,

-Aynı evin büro olarak kullanılan odadaki kütüphanenin çekmecesinde Woltra Combat Mod.85 Cal. 9mm P.A. marka kuru sıkı tabanca ve şarjörünün içerisinde 7 adet dolu, poşet içerisinde 95 adet kuru sıkı fişek ele geçirilmiş, yapılan incelemede bu tabanca ve fişeklerinin 6136 sayılı Yasa kapsamında bulunmadığı tespit edilmiştir.


Şüphelinin babasının ikamet ettiği Emek Mahallesi 66. Sokak (23. Sokak) No:14/14 Çankaya Ankara adresindeki evinde 23.09.2008 tarihinde yapılan aramada kutu içerisinde 7,65 mm çaplı MKE yapımı 168 adet tabanca fişeği ele geçirilmiş, yapılan incelemede bu fişeklerin 6136 sayılı Yasa kapsamında bulunduğu tespit edilmiştir.


c-Telefon Görüşmeleri

09.04.2008 günü saat: 20.51’de Mesut Özcan ile yaptığı görüşmede; M.Özcan’ ın “Merhaba Doktor Mesut Özcan ben” dediği, M. Akkar’ın “Merhabalar Mahir Akkar ben  merhabalar nasılsınız” “Hamdolsun valla boğuşup duruyoruz ya Mesut beycim şimdi Cengiz sevgili arkadaşım şey yapıyorda bu CD  olayını  yani ben ... kaç senedir çarpışma halindeyim yani  bu AKP nin kapatma olayını ben ta 25.11.2005 te vermiştim zaten Yargıtay Başsavcılığına” “O zamanda  internette hepsi  kayıtlı Mahir Akkar diye girerseniz” “Var yani türbanla ilgili ilk davayı açan benim bunlarla belediye başkanları hakkında  suç duyuruları bir  taraftan Cumhurbaşkanlığı seçimi iptal davası  onuda ben açtın kıran kırana kapışmış durumdayız” dediği,  M.Özcan’ ın  “Anladım şimdi bakın şöyle ben cuma yada cumartesi günü bir görüşme sağlarım” “Oturur beraber görüşürsünüz ama bu CD işi  çok  uzun zamandan beri bekliyor” “O yüzden onu yarın alabilirsem link  aracılığıyla hiç olmazsa geçebilirim” dediği, M. Akkar’ın “Yani siz mi  diyorsunuz ben alayım geçeyim” dediği, M.Özcan’ ın “Ben alayım link aracılığıyla geçerim postaya falan vermem cuma günü yada cumartesi günü geldiği zaman mutlak süretle sizi görüştürürüm bu konuda müsterih olun” “Siz Cengiz beye verin yarın arkadaşım gelir Cengiz beyden alır” dediği, M. Akkar’ın “Ama bizim isteğimiz dışında bi yanına falan sokulursa” dediği, M.Özcan’ ın “Bakın  ben size şunu söyliyim biz hiç bir zaman bizi ulaşanın bilgisi dışında ve oluru dışında siz  bana vermiş olsanız  dahi şüphelinin sözel konfirmasyonunuz olmadan asla hiç bir yerde hiç bir şekilde  kullanılmaz” dediği, M. Akkar’ın “O konuda bir anlaşma sağlarsak yayınlansın tabi sorun değil” dediği, M.Özcan’ ın “Bakın şöyle söyliyim size bizler insanların güvenini önce sağlamamız lazım güven bozucu ... asla ve asla girmeyiz siz bize bunu verdiğiniz zaman ve evet yayınlayabilirsiniz dediği andan itibaren ama hayır ben istemiyorum dediğin zaman gelip benden hesap sorun Cengiz bey beni tanır diğer arkadaşlar Cengiz bey aracılığıyla çok iyi tanırlar beni” dediği, M. Akkar’ın “Yani bunu ben başka kanallara falan şey yapmadım yani bunu karşılık bir bedel talebim olacak benim” dediği, şüphelinin “He hayır verebilirsiniz biz bu tür şeylerde asla ve asla bir ücret ödeyerek almayız bunu açıkca size söyliyim ama diğer kanallara vermek istiyorsanız verin ama” dediği ,

09.04.2008 günü saat 20.51’de Mesut Özcan ile yaptığı görüşmenin devamında; M. Akkar’ın “Hayır şimdi bende bunu kayıda ben değilimde yarın bi telefonlaşalım yani kayıdı alan ben değilim” “Bana bana anlatabiliyormuyum ben ikinci kişiyim neyse...” dediği, M.Özcan’ın “Kayıdı kim aldığını  ben biliyorum” dediği, M.Akkar’ın “Bu cd yi mi” dediği, M.Özcan’ ın “Hı hı orjinal kaydı kim aldığını biliyorum ben nerden çıktığını da biliyorum” dediği, M. Akkar’ın “He neyse telefonda bilemiyorum Adli camiadan mı” dediği, M.Özcan’ ın  “Hı hı şimdi siz şey yaparsanız bakın karşılıklı güven esastır” “Sorun değil bizim için ama asla ve asla bu tür şeylerde  biz hiç bir şekilde ücret ödemeyiz yani para karşılığı biz bunu almayız” dediği, M. Akkar’ın “Şimdi şu şekilde şaibe altında kalmayın yani ben anladığım için bunu bana verildiği için aklına birilerinin işte ben bişeyler temin etimde” dediği, M.Özcan’ ın “Onları yapmamaları için ben bi tane yazı veririm size  bu kayıt alınmıştır ve  hiç bir ücret ödenmemiştir diye” dediği, M. Akkar’ın “Yani işte yanlış şeyler  düşünülmesinden sıkılıyorum  olay o anlatabiliyor muyum” dediği, M.Özcan’ ın “Yok hayır onun muhattabı ben olurum onun muhattabı ben olurum isterseniz benim adımı verebilirsiniz” dediği, M. Akkar’ın “He he zaten ben Tuncay beyle bir program yapmak istiyorum yani bir sürü olayda imzamız var” dediği, M.Özcan’ ın “İsim vermeyin” dediği, M.Akkar’ın “Tamam yani ben  neyse  epey bi şey var çünkü imza attığım hadise var olay varda onun için” dediği, M.Özcan’ ın “Ve siz Cd yi olmazsa Cengiz beye bırakın onda sonra ben aldırırım onu bi şekilde” “Yarına çünkü bu işi bitirmem lazım benim yoksa yani beyefendi gelecek” dediği, M.Akkar’ın “Arkadaşımızla bi yanyana  gelirsek sevinirim yanlız  sevdiğimiz bir arkadaş” dediği, M.Özcan’ ın “Tamam ben onun garantisini veriyorum” dediği, M.Akkar’ın “Yani tamam ben şey yapayım o zaman Cengiz beye takdim edeyim onu siz” “Tamam ben şimdi Cengiz e onu şey yapayım vereyim siz aldırın” dediği, M.Özcan’ ın “Biz bi rant peşinde değiliz sizlerde öylesiniz” “Bu memleket için bişeyler yapmak lazım” dediği, M. Akkar’ın “Ya zaten girin google dan bakın benim neler yaptığımı göreceksiniz” dediği,

12.04.2008 tarihinde M. Özcan ile yaptığı telefon görüşmesinde; M. Akkar’ın “İyi günler Mahir Akkar ben nasılsınız” dediği, M.Ö’nın “Sağolun siz nasılsınız” dediği, M.A’nın “Sağolun size ulaştı galiba o şey aldınız mı” dediği, M.Ö’nın “Bırakmış Cengiz bey henüz bak o fırsatım olmadı çünkü hemen İstanbul a dönmek zorundayım şuan İstanbuldayım” dediği, M.A’nın “Öyle mi” dediği, M.Ö’nın “Evet” dediği, M.A’nın “Ben de bugün haber bekliyordum bir arada olabiliriz diye ama” dediği, M.Ö’nın “Bugün aniden dönmemiz gerekti çünkü toplantısı var şuanda toplantıya girecek” dediği, M.A’nn “Anladım ne zaman görüşebilecez” dediği, M.Ö’nin “Önümüzdeki hafta olabilir” dediği, M.A“ Önümüzdeki bana bugün denince” dediği, M.Ö’nin “Çarşamba günü olabilir” dediği, M.A’nın “Çarşamba günü” dediği, M.Ö’nın “Evet” dediği, M.A’nın “Peki ben sizden haber bekliyorum” dediği, M.Ö’nın
 “Tamam oldu hı hı” dediği,  M.A’nın “Oldu kolay gelsin” dediği, M.Ö’nın “Teşekkürler sağolun sağolun”  dediği, 

16.04.2008 günü saat 17.29’da M.Özcan ile yaptığı görüşmede; M.Özcan’ ın “beyefendi burda” dediği, M.Akkar’ın “Nasıl yapalım” diye sorduğu, M.Özcan’ ın “Şöyle yapalım ama kesin bir saat vermedi siz benim muayenehaneme gelin” dediği, M.Akkar’ın “Ben bilmiyorum muayenehaneyi ama” “Kaçta orda olacaksınız Mesut bey” dediği, M.Özcan’ın “Saat 6 da orda olurum ben” dediği, M.Akkar’ın “Peki iyi günler görüşmek üzere” dediği,


Tape No: 8165, 16.04.2008 tarihinde Erdoğan isimli şahıs ile yaptıkları telefon görüşmesinde; Erdoğan’ın “Tamam tamam oldu , .... yarın ....”dediği,  M.A“ Şeyle buluşacam  şeyle ” dediği ,  E “ Hı ”  dediği,  M.A“Ya malum kişiyle konuşacam  şu kanaltürk “dediği,  E“ He he anladım anladım anladım “dediği,  M.A“Gelmişte aradılar Kenedy caddesinde” dediği,  E“ He iyi iyi çok iyi” dediği,  M.A
“ Orda onunla buluşacaz şimdi ” dediği,   E
“He çok iyi, şeyle bende geleyim olmazsa ya şey olmazsa ” dediği,  M.A“ Ha” dediği,  E“ Şeylemi gidiyosun”dediği,  M.A
“ Bi şeyle doktor  arkadaşı  var  onun da Kardiyolog ”dediği,  E “ He ee” dediği ,  M.A “Onun muayenehanede oraya oraya geliyomuş onun evde kalıyomuş” dediği,  E
“Tamam tamam” dediği,   M.A “ Orda buluşacaz  aradılar da ” dediği,  E “Şeyi diyosun sen demi” dediği,  M.A “ Ha” dediği,   E “Şeyi diyosun sen eee neydi ya”dediği,  M.A “Ya  İSİM VERMEDİM  işte canım anla” dediği,  E “He anladım anladım anladım anladım”dediği,  M.A “İsim vermiyorum  anla işte “dediği,  E “Tamam anladım anladım” dediği,  M.A“Vatandaşın biri arayacak ta” dediği,  E “Tamam” dediği,  M.A “Şeyden Delikanlı mısın falan ayaklarında olan biri vardı ya Delikanlıllık yapmış... “dediği,  E “ Hı evet evet he evet yapsınlar bakalım yapsınlar”dediği,  M.A“Bi  ... yarım saat sonra çıkacam oraya  orda bi oturup bi durum değerlendirmesi yapacaz” dediği,  E “Tamam oldu oldu Mahir” dediği,  

Tape No:8178, 21.04.2008 tarihinde O. G. isimli şahıs ile yaptığı  telefon görüşmesinde; O.G’nin “Mahkemelik filan oldu şimdi bunun altındaki bütün uzmanlar asistanlar personel filan bunun aleyhinde bir sürü şey yapmışlar ifadede bulunmuşlar” Şefliğini almak için mahkemelik olmuşlar  8 inci Asliye Cezada” dediği, M.A’nın“ 8 Asliye Cezada” dediği, O.G’nin “Y.Ö.’müş ya hakim tanıyor musun yardımcı olabilir misin bi dosyaya falan bakabilir misin” dediği, M.A’nın “O numarası kaç dosyasının” dediği, O.G’nın 
“ Ben bi ararım şey arkadaşı ararım ben sabah söyledi de” dediği,   M.A’nın “Bayanın ismi neydi Selma” dediği,  O.G’nın “Selma TOKUCUOĞLU Selma TOKUCUOĞLU Haluk TOKUCUOĞLU’nun karısı” dediği,  M.A’nın
“Anladım ...” dediği, M.A’nın
“Emekli mi oldu” dediği, O.G’nin “Zorunlu zorunlu demişler sen dilekçe ver  emekli olmazsan seni yakarız demişler Sağlık Bakanlığı Müfettişleri” dediği, M.A’nın “Hiç olmasaydı  keşke diretseydi” dediği, O.G’nin “İşte mahkemeleri filan sürüyo şimdi şey Danıştay aşamasında geri dönecek yani” dediği,  M.A’nin “Hiç olmasaydı gerek yoktu yani” dediği, O.G’nin “He işte anladım avukatı varda avukatının kim olduğunu bilmiyorum ben bi dosyasını alıp size döneyim mi ben numarasını” dediği, M.A’nın “Alayım tabi şimdi avukatı varken... ... olmaz değil mi Müdahale etmemiz” dediği, O.G’nin “Valla her türlü şeyi verdi ya yani Y. Ö.’ müş hakim tanımıyo ilk mahkemeye de gitmemiş korktum diyo avukatı girmiş anlatabildim mi” dediği, M.A’nın
“Hayır ben müdahale ederim oraya da” dediği, O.G’nin “Ben ben de şahitlik yapacam benim 16-17 yıllık hastaneden arkadaşım Behiç te çok iyi tanır” dediği, M.A’nın “Tamam müdahale ederiz de avukat açısından da yani bi sıkıntımız olmasın” dediği, O.G’nin “Olmaz avukat açısından sıkıntısı olmaz ya ben yarın sabah gene görüşecem beraber ameliyat yapıyoruz da onunla” dediği, M.A’nın
“Tamam ana  avukatı da bi öğreneyim kimmiş o” dediği, O.G’nin “Tamam tamam Y.Ö. 8inci Asliye Ceza” dediği, M.A’nın “Onu biliyorum biliyorum” dediği, O.G’nin “Ha ben şimdi şey yapacam Mahir beycim ben Selma ablayla görüşeyim ben size dönecem ben” dediği, M.A’nin “Tamam” dediği,

Tape No:8179, 01.05.2008 tarihinde ERDoğan isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde; M.A’nın “Ya şu CD yi rica etti bana yalvar yakar o şeye ver... Tuncaya” dediği,  E’nin “He” dediği, M.A’nin “Doktor Mesuta şey yaptı onun kanalına o günde bizi beklemiş geciktik 15 dakka önce çıkmış geldi beni de alamadı bir saat gecikti şimdi ordan da ses çıkmıyo bende Cengizi sıkıştırıyorum” “Geçende fırça attım yani ben dedim sen devredesin diye 5 kuruş bi şey yapmadan bir talepte bulunmadan etmeden verdik, ben dedim milletin kıçında gezemem Cengiz sigortam atıyo haberin olsun dedim” dediği, E’nin
“He anladım anladım, ben bi ben bi arayım bakalım ya ne olacak bakalım” dediği,  M.A “Şeye de ya bu gün İcraya uğradım da talep açmıştım ya sizin orası için” “Ya ajans şey diye göndermişler Ajansmap Medya Atılım diye şimdi şirket ortağı vekili adına çıkaramadık Mahir bey dedi” “Ajans şey diye Ajansmap medya atılım diye” dediği, 

Tape No:8180, 01.05.2008 tarihinde Faysal isimli şahıs ile arasında yapılan telefon görüşmesinde; M.A’nın “Etimesgut’tayım” dediği, F’nin “He anladım, şey söyleyim 9’ un hakimi İ. K.” dediği, M.A’nın “Evet” dediği, F’nin “Tanıyor musun” dediği,  M.A’nın “Ne o ne var orda ya” dediği, F’nin “Benim bi muhasebecim var ben muhasebeciyim Mahmut beyin bi davası varda orda  bide E. Y. varmış Savcı” dediği, M.A’nin
“ Hı” dediği,  F’nin “O tanıdıklar mı” dediği, M.A’nın “Ya Faysal bu yanlışı hakim savcı tanımakla iş çözülmez dosyanı sağlama alacan başta” dediği,  F’nin “Ya dosya tamam dosyayı sağlam” dediği, M.A’nın “Ya hakim savcı babanın oğlu da olsa dosyan sakat oldu mu hiç bi halt olmaz” dediği,  F’nin “Tabi” dediği, M.A’nın “Anca iyi incele diye gider bi tanıyorsan rica edersin zaten derdini anlatırsın o olur yani yoksa” dediği, F’nin “Ya onu anlatırız ayrıca dosyaya da bakacaz da bunları tanıyor musun sen” dediği, M.A’nin “Ya ben ben tanıyorum ama gidip yani şimdi dosya  anca şey rica edilir derdini bi dinle denir... derdini anlatır gidip te efendim böyle böyle bişey oldu başka bişey olmaz yani” dediği, F’nin “.. diyorsun dosyayı düzenlemek lazım” “Sen ne zaman boşa çıkar” dediği,  M.A’ nın “Etimesgut’tayım şuan” dediği,  F’nin “evde misin” dediği,  M.A’nın “Akşam konuşuruz olur mu” dediği,  F’nin “İyi sen beni bi çaldır” dediği,

Tape No:8184, 21.05.2008 tarihinde Selim isimli şahıs ile yaptığı  telefon görüşmesinde; M. Akkar’ın “Benim napıyorsun” dediği,  S’nin “İyiyim çalışıyorum vallahi ya dün öğleden sonra işe gitmeyince yığılmış bugün işler” dediği, M.A’nın “Vallahi bende bugün sabah erken Etimesgut a çıkacaktım 66 ya geldim” dediği, S’nin “Hı hı” dediği, M.A’nın “Saat sekizbuçuğa geliyordu baktım Erol la şey burada “İkisi” dediği,  S’nin “İki kişimi gelmişler” dediği, M.A’nın “İkisi iki kişi evet” “Erol la Mehmet buradalar” “Makromarkete gittik geldik ayrıldım yine burda şimdi geldim yine şeye apartmana hala beklemedeler ya” dediği,  S’nın “E bizim şey ordam ı araba orda mı” dediği, M.A’nın “Orda orda çıkış yapmamış bi diyo alışveriş yaptı geldi takip etmişler marketten poşetle şeye geldi gitti diyor beklemede duruyorlar hala abi” dediği, S’nin “Bugün şeye spora gidecekti demek ki gitmedi o zaman Akşam şimdi şey önemli bizim için” dediği, M.A’nın “Akşam diyo çıkış yapacak herhalde diyo da şey bizim aşağıda biraz beklemedeler bordo mercedesle” Niye ikisi birden duruyorlar ki yani şey için tanımak için falan mı şey yapıyorlar’ dediği, M.A’nın “İki kişi geliyor onlar şimdi biri arabadayken öbürü hani indiği zaman takibe geçiyor” “ Veya bir yerde arabayla gittiği zaman o arabayı park olmadık bir yerdedir ... hemen cepten haberleşecekler…Tek kişi zor olur” dediği, S’nin “Yani hala şeyde ha evde o zaman hala” dediği, M.A’nın “Burda evet” dediği, S’nin “Şey o zaman spora gitmedi bugün spor yapmadı” dediği, M.A’nın “Bilmiyorum yani burdalar haberin olsun” dediği, S’nin “Tamam tamam bakalım akşam şey yapacak ne olacak” dediği,  M.A’nın “Hı hı Oldu” dediği, S’nın “Oldu Mahir ciğim şey yaparız sağolasın teşekkür ederim görüşürüz bugün birazcık yoğun işlerim akşama kadar bitireyimde ondan sonrada şey yaparız” dediği, M.A’nın “Onlar şeyde yani akşam geç saatte duruma göre takipteler haberin olsun” dediği, S’nin “Zaten bende bi şey yaparken giderken bi geçecem şeyden evin önünden falan bakıyım kaçta çıkıyor ne yapacaklar ne edecekler ona göre bir şey yaparız, ne dedin sen bordo mercedes mi dedin” dediği, M.A’nın 
“Hı hı” dediği, S’nin “Nereye park etmişler arabayı” dediği, M.A’nın “190 Mercedes bizim apartmanın bir bina altında” dediği, S’nin “Aşağıya mı ...” dediği,  M.A’nın “Hı hı ordan bakıyorlar” dediği, S’nin “Hı o zaman iki kişide dikkati çekmez mi lan bir tanesi şey yapsaydı bari” dediği, M.A’nın “Yok canım zaten gelip şeyapan olursa yani Polis Kimlikleri var işinize bakın der kovarız dedi” dediği,  S’nin “ Ha ha iyi bakalım peki” dediği,  M.A’nın “Onlar bilmez şimdi Emniyet Kimlikleri var ya” dediği, S’nın “O yeni apartmanın orayı mı park etmişler” dediği,

Tape No:8186, 23.05.2008 tarihinde Selim isimli şahıs ile yaptıkları telefon görüşmesinde; S’nin “Ondan sonra ordaysan bir 5 dakka bir görüşelim diyecektim senle” dediği, M.A’nın “Olum hanım dün 9.30 la Pamukkale’yle çıkmış ziyarete” dediği,  S’nin “Öylemi hee” dediği, M.A’nın “Haberin yok mu senin” dediği,  S’nin “Yooo haberim  yok bi şey söylemedi bana şey Mehmet’le görüştüm ama Mehmet’in haberi yok herhalde öteki arkadaşı mı duruyordu ne yapıyordu” dediği, M.A’nin “Hee Atilla’ydı o zaman takipteydi” dediği,   S’nin “Yarın konuşuruz diye şey yaptım ben Mehmet’e” dediği, M.A’nin “Dün akşam 9 buçukta Pamukkale’yle yola çıkmış” “Yanında bi bayanla beraber çıkmış” dediği,   S’nin “Öylemi” “2 kişimi gitmişler” dediği,   M.A’nın “Evet bi bayanla beraber çıkmışlar”, M.A’nın “Mehmet sabah burdaydı o şey Atilla dün akşam takipe almıştı akşam” dediği, S’nın “E o Mehmet boşu boşuna gelmiş” dediği, M.A’nın “Evet boşa gelmiş bende de cep telefonum şey irtibatlaşamadık o da sabahtan  burdan erken gelmiş beni arıyor sonradan ben arayınca ya dedi böyle böyle irtibat dedi şeyle  kopukluğu oldu” dediği,

Tape No:8168, 28.05.2008 tarihinde M.K. isimli şahıs ile yaptıkları telefon görüşmesinde; M.K“ Ya önemli değil ben şey yapmadım yani işi fazla detaylandırmaya gerek yok , şeymi sen 66 damısın “, M.A“4 caddedeyim“, M.K
“He 4, 66 ya geçmedin“, M.A“ Daha geçmedim daha “, M.K“ E onlarda herhalde bi toplantı hazırlığı yapıyorlar çünkü bi siyah bi jeep geldi bi bayan falan bindiler görüştüler şu falan“, M.A “He toplantı yapacak o zaman”, M.K “He toplantı yapacak, hani ben sen orda mısın dedim diye orayı hiç fuzuli bekliyoruz da eğer sen oraya uğrayacaksan toplantı olursa bana bildirirsen ben burdan direk Kenedye geçerim” dediği, 

Tape No:8170, 28.05.2008 tarihinde Selim isimli şahıs ile yaptıkları telefon görüşmesinde;M.A“ Ee sokaktan birisi telefon açmış  155 e”,  “, M.A“ Ondan sonra şüpheli şahıs var demiş boyna burda iki gün kaç gündür duruyorlar arabada”, “ Bahçelievler ekibi gelmiş”, M.A“ Ondan sonra bizimkilerle beraber gitmişler Karakola”, “ Oturmuşlar orda Mehmet de demişki ben tabi kimlik var zaten Bizim demiş burda çok sevdiğimiz bir arkadaş var arabalarına hasar veriliyo ikide bir demiş”, “Ondan sonra boş kaldığımız zamanlar demiş onu kolaçan ediyoruz yani kaç sefer demiş arabalara  hasar veriliyo kasti şey yapılıyo diye”, “Sevdiğimizde bi arkadaş onun için demiş gelip gidiyoruz  arada boş kaldığımız zaman bi kontrol ediyoruz diye”, “Öyle demiş oturduk çay içtik ayrıldık diyo”, S’nin “He, kimki acaba o telefon eden falan bayan mıkı şeymiki”, M.A“ Bilmiyordum ya”, S’nin “Hay Allah”, M.A“ Yani sokaktan beri aramış işte 155 i aramış”, S’nin “He iyi neyse şey bozuntuya vermemiş yani”, M.A“ Yok yokyok zaten öyle bi durumda da ne diyeceğini biliyodu o”,  S’nin “He hehe“, M.A“ Biliyodu zaten, bugünde zaten saat 4 buçuğa kadar falan ordan çıkışını bende gelmiştim apartmana çıkış yoktu”,  S’nin “Hı, toplantı moplantı varmıydı .. şey yaptınmı”, M.A“ He hissetmedim onu bende işte Mehmet şey yaptı şey uğradı diyo işte bi Siyah Jeeple diyo bi bayan kullanıyodu onunla geldi diyo alışverişe gitti geldi plakasını  almış”, S’nin “Siyah Jeeple ha”,“Allah Allah tanımıyorum bayan kullanıyo”, M.A “Bi bayan kullanıyodu diyo siyah jeep dedi herhalde plakasını almış onunda”, S’nin “Hıhı bende bi bakayım bi geçeyim şimdi bu akşam gidecekmi gitmeyecekmi ne yapacak işte bi şey yapayım diyom en azından bi  toplantı varmı yokmu bi bakarız şimdi” dediği,  M.A“ Ben hissetmedim” “ Ya ben 4 burçuk falandı saat ordaydım” “ “ Ordan hemen bi  şeyle Adliyeye geçtim taksiyle“, “ He he , sen dönecekmisin akşam şeye dönersin Emek’e dönecen herhalde” “Ben şeydeyim şimdi ya bu Operanın ordayım İtfayiye meydanının ordayım dönecem şimdi birazdan” dediği, S’nin “ Ben bi bakayım bi şey yapayım bi tur atayım bakayım ne oluyo , ya millet ne işgüzar ya lan sanane” dediği,  M.A “He işte bende ona sinirlendim ya, yani size ne lan” dediği,  S’nin “Ya gelirler arabana zarar verirler kimse haber vermez” dediği,  M.A’ni “Hah yaşa” dediği,  S “Yani lastikler şişlenir bilmem ne olur“, M.A “He kimse kılını kıpırttarmaz”, S “Ondan sonra 2 tane şahıs bilmem ne yapıyodu”, M.A “Yani geri zekalılar ya”, S“ Seni şey yapmış yani öylemi işte arabaları falan“, M.A“ He tabi canım“, S“ Ama isim misim vermemiştir heralde demi şey yapmamıştır“, M.A “Yok yok yok yok kesinlikle yapmaz öyle bişey zaten” dediği,

Tape No: 8171, 28.05.2008 tarihinde ile M.K. isimli şahıs ile yaptıkları telefon görüşmesinde; M.K’nın “Valla işte şeydeydik yukarıdaydıkta” dediği,  M.A’nın “Ha sen takip temisin” dediği, M.K’nın “Hee sen nerdesin “, M.A’nın “He şimde bende 66 dayım da  yok burda araba da yok” dediği, M.K’nın “Tamam burdalar toplantıdalar ya” dediği,  M.A’nın “Öylemi” dediği,  M.K’nın “Tabi tabi  toplantıdalar burdalar Selim beylen geldi görüştük biz” “He görüştük” dediği, M.A’nın “Hı iyi ben de diyecektim ya merak ettim de aradım ya” dediği, M.K’nın
“Yok  şey burdalar ya yani toplantıdar” dediği, M.A’nın
“Sen Kenedy demisin” “Kenedy Caddesinde misin” dediği,  M.K’NIN “Kenedy tabi Kenedyi şey yaptık ııı bugün mesken tuttuk” “Ya vallaha ne yapcan  gardaş iş iş iştir çiş çiştir demiş” dediği, M.A’nin “ Yani” dediği, M.K’nin
“Selim bey geldi  aşağıda görüştük bize sağolsun 3 tanede diyet poğaça getirmiş’ dediği, M.A’nin “Ne getirmiş” dediği, M.K’nin “Poğaça poğaça” dediği, M.A’nin “Ha Kenedynin oraya mı geldi” dediği, M.K’nın “He oraya geldi  orda konuştuk bir durum değerlendirmesi  yaptık” “Artık sık sık buluşmayacağız cumartesi  günü akşam buluşacağız “ dediği,

Tape No:8187, 30.05.2008 günü O.C ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; O.C’ nin “Abi silah yakalattım, bilgin olsun” yazdığı, 

Tape No:8190, 01.06.2008 tarihinde Selim isimli şahıs ile yaptıkları telefon görüşmesinde; S’nin “Bak şimdi ben şeydeyim Kenndy Caddesinde tam o büronun önündeyim” dediği, M.A’nın “ Evet” dediği, S’nin “Işıklar yanıyor ha sonuna kadar yanıyor camdan da bi herifin biri bakıyor bende biraz uzaktan uzakta duruyorum bizimkinin arabası falan yok bizimki gitmiş şeye eve de” “Şey yaptım bak şimdi bugün cumartesi saat kaç saat 12 hiç kapanmıyor burası Mahir yani bak şuanda şeyin önündeyim evin önündeyim şeyde Kennedy Caddesinde o büronun önündeyim” dediği, M.A’nin “Bir adam mı var orda” dediği, S’nin “He bir adam camdan bakıyor şey yapıyor beni görmüyor ben çok uzaktayım da ya düşün ya bak cumartesi günü saat 12 de yani cumartesi günü kapat lan bari” dediği, M.A’nın “Bende Madoya gittim geldim anahtarı bırakmışım orda şimdi farkına vardım Mado da orda ordan arkamızdan bakmış görememiş orda bırakmışız” dediği, S’nin “He almışlar” dediği, M.A’nın “He almışlar” dediği, S’nin “Yani burası hiç kapanmıyor abi yani biz yapacaksak operasyonu buraya yapacaz burası tam iyicene şey yuvası olmuş yani hiç” dediği, M.A’nın “24 saat açık” dediği, S’nin “24 saat açık aynen yani şimdi hani şeytan diyor ki şurda sabaha kadar bekle diyor yani bakayım ne zaman ışık sönecek” dediği, M.A’nın 
“Hiç kapanmıyor ne bok yiyorlar lan bunlar saatin bilmem kaçı” dediği, S’nin “Şimdi bizim hanım manım yok şeyde ben Eminönünden dolaştım o araba gelmiş şeyde oturuyor küçük oda da oturuyor bi 15-20 dakika önce ben evin önünden geçtim ondan sonra o iki şey yok ha bilmiyorum başkaları mı var şey mi var ne var ama yok ışıklar açık abi şey sonuna kadar” dediği, M.A’nin “O zaman orda devamlı kalan birisi var belki orda yatıp kalkıyor yani“, S“ Bilmiyorum olabilir belki olabilir yani” dediği, M.A’nın “Orda yatıp kalkan biri var devamlı kalan biri var” dediği, S’nin “Ama hayır şeylerde yani perde merde de hiç kapanmıyor abi sonuna kadar açık perdeler” dediği, M.A’nın
“Allah Allah” dediği, S’nin “Yani ben burdan baktığım anda içerdeki sandalyeleri yani koltukları görüyorum ben burda sonuna kadar da açık” “Yani tam şey yuvası burası vallahi billahi ha hadi akşam sana bi bilgi vereyim dedim” dediği, M.A’nın “İyi yaptın” dediği, S’nın “Hadi iyi geceler” dediği, M.A’nın “Ora bi bombalanacak anlaşıldı bombalanacak” dediği, S’nin “Yani ... evet evet yani kalanda olsa şey yuvası burası abi mikrop yuvası burası yani” dediği, M.A’nın “Anlaşıldı” dediği, S’nin “Yani bunlar şimdi diyor ki biz diyor 24 saat açığız diyorlar herhalde millete işte herkes gelsin isteyen gelsin ne yapacaksa yapsın falan” dediği, 

Tape No:8190, 01.06.2008 tarihinde SELİM isimli şahıs ile yapılan telefon görüşmesinde; M.Akkar’ın “Birazdan geçecem, yani orada işim var” dediği,  S’nın “İstiyorsan akşam üstü şey yapalım buluşalım” dediği,  M.Akkar’ ın  “Olur” dediği, S’nin “Şeyde yemek falan yeriz” dediği, M.Akkar’ ın “Şeyle görüştün mü” dediği, S’nin “He” dediği, M.Akkar’ ın “Görüştünmü şeyle Mehmetle” dediği, S’nin “Yok aramadım ya hiç aramadım” dediği, M.Akkar’ ın “Biraz önce çıkmış evden hanımı çıktı, evdeymiş”, M.Akkar’ ın “Biraz önce çıktı dedi” dediği, S’nin “Bugün ben zannetmiyorum takip makip yapacaklarını zaten” dediği, M.Akkar’ ın “Yok canım” dediği, S’nın “Biz öyle biz o şeylen yani gelince konuşuruz da ben bir bakarım ne zaman başladığına ne yapıp ne etti, bir hesap yapar ona göre pazartesi günü bitir deriz bu işi ya pazartesi günü bitmesine gerek yok  yani artık” dediği,

Tape No:8192, 13.07.2008 tarihinde Selim isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde; S’nin “Açık mı ya oralar” dediği, M.Akkar’ ın “Ya bizim arkadaş savcı arkadaş telefon açtı” dediği, S’nın “Ee” dediği, M.Akkar’ ın “Gittim bi konu vardı onu görüştük” “O gelmiş bugün dosyaları da alıp eve götürdü zaten ordan” “O ara UYAP ın şeye girdik bilgisayara bu savcılık şeylerini çıkarttım ben şeyin” dediği, S’nin “Öyle mi” dediği, M.A.’ nın “He” dediği, S’nin “Ne aşamada nasıl var mı elinde bir şey” dediği, M’A.nin “O şeyleri verdim o Yargıtay’dan da Yargıtay savcılığı onama isteme istemiş onun cezayla ilgili” dediği, S’nin “Hadi be” dediği, M.A.’ nın “Valla” dediği, S’nın “Vay anasını ya” dediği, M.A.’ nın “ Onu söyliyim dedim yani  o dediğim gibi o şeyin birine de kim bakmış biliyor musun bunların şikayete” “Sana söylemiştim tahminim doğru çıktı A. İ. E” “Ali İ. bey bakmış senle oturup çayını içtik ya” dediği, S’nin “Evet evet evet hatırladım hatırladım” dediği,  M.A.’nın “O bakmış birine öbürü de Erdal bey ya tamam dedim ben sana ikisinden biri şey yapmıştır dedim Erdal bey le Ali İhsan bakmış” dediği, S’nin “Herif herif boku yemiş vaziyette iyicene ya” dediği, M.A’ nın “ Yargıtay” dediği, S’nin “Hakikaten adliye açık mı ya pazar günü sen şey öyle gidiyorsun” dediği, M.A.’ nın “Giderim ben kaç kere gittim ya savcı ordaydı” dediği, S’nin “He odasında yani orda orda görüştün” dediği, M.A.’ nın “He  onun odasına geçtik  bir buçuk saat falan durdum döndük beraber çıktık” “Dosyaları almaya gelmiş öyle bi konu vardı başka bir konu vardı telefon açtı işte adliyeye gitcem gel diye” dediği, S’nin “Hı” dediği, M.A’ nın 
“Ordan buluştuk çıktık  beraber” dediği, 

Tape No:8172, 03.08.2008 tarihinde Ö.Ü. yapılan telefon görüşmesinde; Ö. Ü.’nün “Alo Mahir bey merhaba Ömür Ü. ben Vatan Gazetesinden” dediği,  M.A’nin “Ömür bey iyi günler teşekkür ediyorum aradığınız için, canım niye aradım biliyo musun seni bi önemli bi dosya var elimde” “Birazda sansasyon olacak bir dosya… Onla ilgili bi görüşmek istiyorum”  dediği,  Ö.Ü’nün“Hıhı tamam yarın uğrasam olabilir mi, geç mi olur” dediği,  

Tape No: 8193, 19.08.2008 tarihinde T.K ile yapılan telefon görüşmesinde; T.K’ nın “Bu Abdullah Gül hakkında  bu kayıp trilyondan dolayı bi takipsizlik kararı verilmişti” “Acaba sizin ona bir itirazınız söz konusu oldu mu Sincan a” dediği, M.Akkar’ ın “Abdullah Gül e  ilgili” dediği, T.K’ nın “Evet bi takipsizlik kararı verilmişti bu kayıp trilyon davası vardı ya efendim” “Acaba onunla ilgili sizin bir itirazınız oldu mu” dediği, M.Akkar’ ın “Yok o konu bende değildi ki kayıp trilyon olayı” “Ama o kayıp trilyon dosya ben de var bende onun sureti de o ben ben şey tarafı ben değildim onun” dediği, T.K.’ nın “Fakat takipsizlik kararından maliye bakanlığını haberdar etmiyor” “Maliye bakanlığını haberdar etmediği için bir vatandaş Sincan Ağır ceza mahkemesine başvurmuş” dediği, M.Akkar’ ın “Ben de mesela çok önemli bir şey var fotoğraf var onu girmez ama  şimdi başka bir gazeteye verirsem öyle bir  dalarlar  ki Aydın D. la ilgili o da” “Yani Aydın D., Orhan K.  zamanın paşası asker silahlı Kara Kuvvetleri Komutanı alo” “O Özer Ç.” “Ve uyuşturucu kaçakçısı Hüseyin D. aynı karede oturmuşlar kafa çekiyorlar bu şimdi bu bu belge mi bu değil mi” “He bu işte evet” “Elimde duruyor dün koymuş zaten çıkardım masanın üstüne onu dün” “Dönem  o o zamanki şeylerde  de çok önemli bir belgedir bu” “Ama D.  grubu hiç anlamış değilim ben yani” dediği,  

Tape No:8177, 25.08.2008 tarihinde SAVAŞ isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S’nin “Sabahleyin ben Yargıtay’daki değişikliği yaptım şeyi koydum ... koydum vekaleti aldım” dediği, M.A’nın “He iyi” dediği, S’nin “Onu hallettim” dediği, M.A’nın “ Zaten orda duruyordu o şeyden” dediği, S’nin “Evet evet orda duruyormuş zaten bişey olmamış ondan sonra hemen çıkarttım arkasına öbürünü koydum” dediği, M.A’nın “ Tamam” dediği, S’nin “Bulamadım ben aslını gittim noterde bi daha çıkarttırdım” dediği, M.A’nın “Hadi ya” “Bana vermedin yalnız” dediği, S’nın “abi bulamadım bilmiyorum yani hatırlayamadım olabilir yani” dediği, M.A’nın “Bende değil yani” dediği, S’nin “Problem değil şimdi abi ben şimdi mail geldi acil İstanbul’a çıkmam gerekiyor bir hesap numaranı versene bana” dediği, M.A’nın “Şey hesap numarasını şey yapma” dediği, S’nin
“Pekio aman ismine havale çıkartılmaz çünkü şimdi İstanbul’a çıkmak zorundayım bu parayı hemen çünkü banka ancak öğlene tamamlar çünkü bu kasada bu para olmuyor bankada ayırttırmam gerekiyor yada ismine havale çıkartayım sana yakın bankaya” dediği, M.A’nın “Savaş ben şimdi bu şeylerde ben hesabıma veya şeye havale çıkarttırmam sen onu al bana şey yaparsın verirsin” dediği, S’nin “Bi dakika bi dakika abi( Savaş Arka Planda İsa’ya Hitaben  Efendim İsa dayı alo efendim İsa dayı he tamam tamam bekliyorum abicim okey eyvallah) abi pardon kusura bakma” “Şimdi ben bankayı arıyayım kasa müsaitse alıp sana verecem çünkü saat beşte toplantı varmış on ikide yola çıkmam lazım benim” dediği, 

Tape No: 8173, 08.09.2008 tarihinde  ile SERHAT isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde; M.A’nın “Şey diyecem sana bu A. D. la sayın Başbakanın kapışması gündemde şu an” “Biliyorsun değil mi A. D. la ilgili sana bi şey versem değerlendirebilir misin onu çok önemli bi dosya” dediği,  S’nin “Getir” “Ver” dediği,  M.A’nin “Yani o çok önemli bişey bak sana gelecem ben onu sana şey yapayım bi konuşalım” dediği,  S’nin “Tamam” dediği,  M.A’nin“Onun o sütten çıkmış ak kaşık değil gıcık kaptığım biri zaten o benim” dediği,   S’nin “Tamam getir biz dosyayı ulaştıralım” dediği,  M.A’nın “Ulaştır çok sevinir yani” dediği, S’nin “Tabi tabi tabi” dediği, M.A’nın “ Sayın Başbakanın eline geçerse vallahi hoplar” dediği, S’nin “Tamam getir ” dediği,  M.A’nın “Sen şey yapmış ol ben sana şey” dediği,  S’nin “Belgeleri ile getir hemen ulaştıralım” dediği,  M.A’nin “Tamam belge getirecem  zaten” dediği,  S’nin “ Tabi” dediği,  M.A’ nin “Fotoğraf getirecem fotoğraflarını getirecem değişik yerlerdeki” dediği,  S’nin
“ Tamam ” dediği,  M.A’nin
“Tamam Serhatcım bugün uğrayabilirsem geçerim yoksa İhsan beyle İhsan beyle sen konuştun haberi var zaten ama” dediği,  S’nin “ Ben söylerim haberi var zaten ya” dediği,  M.A’nin “Tamam Serhatcım tamam canım” dediği,  S’nin “Hadi kolay gelsin” dediği,  M.A’nin “Ben gelir sana bırakırım o şeyi gelirken” “Gelince hadi görüşürüz” dediği,  S’nin “Bir zarf içerisinde bırak bana dosya içerisinde” dediği,  M.A’nın “Sana izah edeceğim şey var bırakayım da izah ederim orda” dediği,  S’nin “Tamam tamam” dediği,  saptanmıştır.

d-Örgütsel İrtibatları, 

Şüpheli Mahir Akkar’ ın telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda, şüpheli Mesut Özcan ile 10 kez, şüpheli Sinan Aydın Aygün ile 4 kez, şüpheli Mustafa Ali Balbay ile 1 kez görüştüğü  tespit edilmiştir.

e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Örgütün temel belgelerinden ERGENEKON dokümanında, örgütün kendi medya kuruluşlarını oluşturma ve diğer medya kuruluşlarını kontrol altına alması gerektiği belirtilmiştir.

Bu güne kadar yapılan soruşturmada da örgütün bu yöntemi çok iyi bir şekilde kullandığı ve hatta bu yöntemi hayata geçirmek için ayrıca örgütsel dokümanlar hazırladığı ve hazırlanan dokümanlar doğrultusunda da faaliyetlerini gerçekleştirdiği, bu çerçevede şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın örgütün amaçları doğrultusunda kullanabileceği televizyon kanalı kurulması, satın alınması, yayın politikasının örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirilmesi gayreti içerisinde bulunduğu, şüpheli Mahir Akkar’ ın şüphelilerden Mesut Özcan, Ahmet Tuncay Özkan ile irtibatlı olduğu, şüphelilerden Ahmet Tuncay Özkan’a örgütün amaçları doğrultusunda kullanılmak üzere bilgi ve doküman temini için faaliyet gösterdiği, temin ettiği dokümanları Mesut Özcan vasıtası ile Ahmet Tuncay Özkan’a  ulaştırdığı anlaşılmaktadır.

Bu güne kadar gizlilik içersinde faaliyetlerini sürdürmeye çalışan terör örgütlerine ve suç örgütlerine yönelik yapılan çalışmalarda, anılan örgüt mensuplarının, suçluluk psikolojisi içersinde, her an telefonlarının dinlendiği ve takip edildikleri endişesi içersinde yaşadıkları ve bu nedenle telefon dinlemelerine karşı dikkatle ve tedbirli davranışlar sergiledikleri görülmüş, şüpheliye yönelik yapılan teknik takip çalışmalarında kendisinin de telefonlarının dinlendiği yönünde endişeler taşıdığı ve dinlemelere karşı tedbirler geliştirdiği ve çevresini bu konuda uyardığı, irtibatlı olduğu şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın adını telefonda kullanmama konusunda özen gösterdiği görülmektedir.. 


Yukarıda ayrıntılı olarak yer alan iletişim tespit tutanağı içeriklerine göre örgütün amaçları doğrultusunda kişileri yasadışı olarak takip ettiği, takip ettirdiği, Ankara’da bulunan farklı yargı mercilerinde görev yapan Hakim ve Cumhuriyet savcıları hakkında şahıslara bilgi verdiği, bu kişilerin dosyaları ile ilgili olarak iş takibi yaptığı tespit edilmiştir.

Yukarıda sayılan nedenlerle şüphelinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyesi olduğu, evinde ruhsatsız olarak tabanca mermisi bulundurduğu anlaşılmakla;

Şüpheli Mahir Akkar’ın eylemlerine uyan TCK’nun  314/2, 6136 sayılı Yasanın 13/3., 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanununun 5., TCK’nun 53, 54, 58/9, 63. maddeleri uyarınca cezalandırılması talep edilmiştir. 

32-Şüpheli Evrim Baykara,

a-Savunmaları,

Emniyet beyanı 


Merkezi İzmir’de bulunan Bizkaçkişiyiz isimli derneğin kurucu üyesi olduğunu,


Şüphelilerden Ahmet Tuncay Özkan’ı 3-4 yıl kadar önce İzmir’de düzenlenen bir panelde tanıdığını, daha sonra görüşmelerinin devam ettiğini, 



Murat Ağırel, Mesut Özcan, Adnan Bulut ve Hüseyin Nazlıkul’u 2 yıl kadar önce Cumhuriyet mitinglerinde tanıdığını, 


Selim Utku Gümrükçü’nün 8-9 yıllık arkadaşı olduğunu, 

Kendisinin bir dönem CHP Gençlik Kolları Genel Başkan Yardımcısı olduğunu, Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmelerin kendisine  talimat verilmesi ile ilgili olmadığını, bu şüphelinin yaşça kendisinden büyük ve tecrübeli olduğu için fikrini olmak amacıyla kendisi ile görüştüğünü, 

Telefon görüşmelerinin yasal sivil toplum faaliyetleri ile ilgili olduğunu, ADDnin başkanlık seçiminde Ahmet Tuncay Özkan ‘ın kazanması için çalıştıklarını, ayrıca bir kısım görüşmelerinin Bizkaçkişiyiz derneği adına resmi bağış toplanması ile ilgili olduğunu, yardımların makbuz karşılığı toplandığını, CHP’nin 2008 yılında yapılan kurultayında görevli olduğunu, görevinin katılımcıları organize etmek olduğunu, bu kurultayda Tuncay Özkan ile birlikte mevcut genel başkanı desteklediğini, bununla ilgili kimseden talimat almadığını, 

Bir televizyon kanalında Tuncay Özkan ‘ın ERGENEKON ile irtibatlı olduğu yönünde yayın üzerinde Bizkaçkişiyiz platformu üyeleri ile birlikte televizyon önünde yapılan basın açıklamasına katıldığını, bu açıklama sırasında  hukuk dışı her hangi bir eylem yapılmadığını,

Evinde ele geçen dokümanların üyesi olduğu Bağımsız Cumhuriyet Partisine ait belge ve dokümanlar olduğunu, suç örgütü üyesi olmadığını beyan etmiştir.


 Savcılık beyanı


Emniyet ifadesini tekrar ettiğini,  yasadışı her hangi bir eyleminin bulunmadığını, bu soruşturma çerçevesinde önceki aşamalarda gözaltına alınan, tutuklanan şüpheliler ile her hangi bir ilişkisinin bulunmadığını, kendisinin de üyesi olması sebebiyle ADD genel başkanı Şener Eruygur’u bir yada iki kez dernek kurultayında gördüğünü,  


2007 yılında CHP Gençlik Kolları Genel Başkan Yardımcısı olarak atandığını, bu dönemden sonra Ahmet Tuncay Özkan’ın parti ile ilişkisinin arttığını, CHP’de siyaset yapmak istediğini,  


Bizkaçkişiyiz derneğinin genel sekreteri olduğunu, derneğin genel başkanının Selim Utku Gümrükçü olduğunu, derneğin 2008 yılı ocak ayında kurulduğunu, kuruluşuna Tuncay Özkan’ın öncülük ettiğini, bu dernek ile Şener Eruygur ve Hurşit Tolon ‘un her hangi bir ilgisinin bulunmadığını, derneğin amaçlarını gerçekleştirmek ve masraflarını karşılamak amacıyla yasalara uygun olarak  bağış topladığını, 


Mesut Özcan’ı Cumhuriyet mitinglerinden tanıdığını,  Tuncay Özkan ile ortak bir TV kanalı aldığını duyduğunu, kanalın ne şekilde alındığını bilmediğini, 


Evinde ele geçen belgelerin kendisine ait olduğunu, suç unsuru bulunmadığını beyan etmiştir.

 Sorgu beyanı 

Şüpheli önceki aşamalarda yapmış olduğu savunmalarını tekrarla terör örgütü ile her hangi bir ilişkisinin bulunmadığını, Ahmet Tuncay Özkan ile ilişkisinin üyesi olduğu parti ve dernek faaliyeti ile ilgili olduğunu beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar, 


Şüphelinin İzmir Konak İlçesi Vatan Mahallesi Filiz Caddesi No:3/9  sayılı adresinde bulunan evinde 23.09.2008 tarihinde yapılan aramada;


-“BKK Türkiye Genel Toplantısı-1”, “Karadeniz’de çalışacak insan yok Pelin Sevgili” “Siyasi iktidarın niteliğini değiştirmek” “Acil Eylem komitesi kurulsun illerde”, “PKK değil, Kürtler”, “AKP İktidarının uzaklaştırılması için siyasal güç gerekiyor”, “23. sınır tugay komutanı:Doğu”, “10000 kişiden bir milyar” “Karşıyaka :Ertuğrul GÜNDÜZ” gibi notların yazılı olduğu, 

-(1) adet ajandanın içinde “İzmir Menemen Seçimi Sarıgül tarafı kazanmış seçim iptali için ne yapılabilir, diye aranmışız. Menemen İlçe Gençlik Kolları Başkanı Melih DÖĞER 0544…” yazılarının küçük not kâğıdında yazılı olduğu, 


-(2) adet 14 Haziran 2003 Ankara tarihli, 178 sayfalık BCP (Bağımsız Cumhuriyet Partisi) Yönetmelikler isimli el kitabı olduğu, 


-(1) adet 24 Temmuz 2002 Ankara tarihli, 58 sayfalık BCP (Bağımsız Cumhuriyet Partisi) Tüzük isimli el kitabı olduğu,


 -(1) adet 24 Temmuz 2002 Ankara tarihli, 115 sayfalık BCP (Bağımsız Cumhuriyet Partisi) Program isimli el kitabı olduğu,


 -(1) adet Ulusal Gençlik Birliği, Tüzük Program Etkinlikler başlıklı 99 sayfalık el kitabı olduğu,


-(1) adet orta boy 2007 Şölen başlıklı ajanda, bu ajandanın içeriği incelendiğinde;


-“Seçim Sistemi örgütlenme yöntemi”, “Feridun G.: Çorum BKK, Aidatlı Üyelik sorun, Kanaltürk:Ulusal kanal nasıl ayakta kaldı, CHP: İl örgütü üyesi, Gençlik kolları:İP, CHP’den aldığı kanla yeni bir hareket oluşturamaz” notları ve içerisinde çeşitli illerin ve karşılığında çeşitli isimlerin olduğu,


-(103) adet Tuncay Özkan’a hitaben sorulan küçük soru kağıtları,


-(1) adet BKK başlıklı içerisindeki şemalarda çeşitli isimlerin olduğu tablo, 


-(4) sayfalık “Tuncay Özkan Ne Yaptı, Nasıl Yaptı, Niçin Yaptı…” başlıklı belge,


-(3) sayfalık Kemalistler Göreve başlıklı ve üçüncü sayfasında Bilgilendirme başlıklı belge, 


-(1) adet Grup Bilgisayar başlıklı, siyah ajanda, bu ajandanın içeriğinde ADD toplantısı hakkında notlar ve çeşitli isimler ve bu isimlere verilen görevler olduğu, 


-Çok sayıda CD/DVD ele geçirilmiştir.


Şüpheli Evrim Baykara’nın İzmir İli Alsancak Mahallesi, 1456 Sok. Barohan Kat:1 D:105 sayılı işyerinde yapılan aramada;


-(1) adet Flomax başlıklı yeşil ve mor renkli ajanda ve bu ajandanın içerisinde el yazısı ile yazılmış, “Rusya’daki sosyalizm baskısı, Telekom Amerika, yerel seçimler için çalışalım, Tuncay Özkan, Emin Ç., Mustafa Balbay, İlhan Selçuk” gibi notların yazılı olduğu tespit edilmiştir.

c-Telefon görüşmeleri

Tape No:7832, 19.02.2008 günü saat:20.40’da  Ahmet Tuncay Özkan  ile  yaptığı görüşmede; Şüphelinin “başkan seçildi de bide yeni sekreteri seçilecek biliyorsun, Kemal'in 8 tane şeyi var üyesi var içerde, Önder'in de 8 tane var, Toplam 20 tane il delegesi var şey il yöneticisi var, 21 Tane geri kalan 4 tane benim” dediği, Tuncay’ ın “sen direk Kemal ile oynayacaksın bundan sonra” , “Önder ile sen görüşecek misin” dediği, şüphelinin  “Görüşücem Önderle de Baykal’la da görüşmeyi düşünüyorum”  dediği, Tuncay’ ın “sayın genel sekreterim ne emrediyorsanız de”, “Sen de ki ne emrediyorsanız nasıl istiyorsanız tamam mı Deniz Baykal da aynı şeyi söyleyecek sana ne emrediyorsanız sayın genel başkanım diyeceksin, Ondan sonra Kemal'i seçeceksin orda ” dediği, şüphelinin “Abi nasıl bir iştir ya Herkes bi beni si…. arkadaş ya ” dediği, Tuncay’ ın “bu parti oğlum bak bu parti bu yüzden adam olamaz” dediği, 

Tape No:7473, 26.02.2008 günü saat:21.14 de Ahmet Tuncay Özkan ile  yaptığı görüşmede; Şüphelinin “…Ersinle konuştum şimdi de abi  diyor onların hepsini illerden ben bi  şekilde çaktırmadan toplamaya çalışıyorum dedi  genel merkezde üye listesi var cep telefonları yok yani diyor” dediği, Tuncay’ın “Bana parti yönetiminin şeyini getirin il ilçe” “Öyle bir şey yapsın ki elinde ne varsa Cumhuriyet Halk Partisinin bilgi bankasında” dediği, şüphelinin Ankara MYK da yanında çalışacak güvenilir bir eleman istediği, Tuncay’ ında “..Ankarada sana iki kişi veririz sorun yok” “Sana yatırım yapıyoruz şimdi senin gibi adamı korucaz …” dediği,


Tape No:7474, 27.02.2008 günü saat:11.00’de  Ahmet Tuncay Özkan  ile  yaptığı görüşmede; Tuncay’ ın “Ya a…. koyduğumun çocuğu”dediği şüphelinin “Ne diyor sana ya” dediği, Tuncay’ ın “bu partinin her yerini diyormuş, Dün geceden beri arıyor sürekli beni, Ondan sonra Suat ‘ı yolladı bana ”, “Dedim ki  bak Suat önce seni  si…. sonra bana laf etmeye kalktı Menemen de biliyorsun”, “senin genel başkanın 70 yaşında ben 40 yaşındayım ib… dedim” , “A… koyduğumun çocuğu ondan sonra dedim ki bak Evrim i çizdi ” dediği, şüphelinin “Ben gördüm listeyi ben yoktum hakketten Önder gösterdi yanlız  yani o ib… destek olmamış bu pu…. yazmamış harbiden” dediği Tuncay’ ın “o senin genel sekretere ulaşıp konuşacağını böyle bir sonuç doğacağını hesaplayamadı o”, “Şimdi seni si…. istiyor şimdi sen bunu oy desen var ya yarın seni si…. ” , “Genel sekretere de  Önder e dicez ki genel şeyde Tuncay Özkan’ı Tuncay Özkan la  sen ... ”, “Mart ayı güzel bir ay o genel başkanı satabileceğini söylemiş sana”, “kim brütüs olmak istiyorsa ona bıçağı vericez”  dediği, şüphelinin “İlde verdiğimiz sözü bi tutalım Öndere” dediği, Tuncay’ ın “sen şu il gençlik kolları başkanlarını ayarla bana” dediği, şüphelinin “Onu ayarlıyorum şimdi şeyle konuşuyordum bu bizim CHP  Kahramanmaraş gençlik kolları il başkanı aradı da”, “ADD GYK üyesi bu gençlik kollarında bunlar 3 martta bi bildir mildiri  hikaye yapıyorlarmış napalım başkanım dedi” dediği, Tuncay’ ın “si… et hiç öyle şeylere sen paşanın ekibinde kopar koparsınlar paşadan ayrılsınlar”, “Bütün bu gençlik kollarına söyle ADD ile koparıcaz kardeş ADD ler ADD nin başına o kızı getircez” dediği, Şüphelinin “Sıla dan ayrıldım ya”, “hem zengin hem çıtır buldum onunla birlikteyim şimdi kararlarımı değiştirdim Adnan abiyi dinleme kararı ve ardından ... yapıyon iletirsin” dediği,


Tape No:8195, 22.03.2008 günü saat:22.31’ de Damla….? ile yaptığı görüşmede; “Bağışlar nasıl” dediği, Damla’nın “Şimdi derneğe geldik işte satılan şeyleri bağışları falan hepsini çıkaracaz bakacaz ”, dediği, şüphelinin “İyi mi peki bağış”, “3-5 milyar var mı ” dediği, Damla’ nın “Şeyler satıldı dalga motorlar satıldı”, “Hayatta yok”  dediği,


Tape No:8196, 24.03.2008 günü saat:22.08’ de Ahmet Tuncay Özkan ile  yaptığı görüşmede; “Şu Ankara’da MYK ya birini alacam ben gençlik kollarına, birini düşürdüm” dediği, Tuncay’ın “Tamam al”, dediği, şüphelinin “Varsa senin istediğin, Görüşüyüm onlarla bi” dediği, Tuncay’ ın “Tamam ben sana yarın yönlendirecem onları” Şüphelinin “kartvizitimi vermiyolar mı dedim Tuncay Özkan ın danışmanı yazıyor ben onu da dağıtıyorum dedim, kartviziti gayet içten bi şekilde dağıtıyorum ben dedim yani o konuda bi sıkıntım yok dedim Narlıdereyle ilgili konuştuk biraz bu etkinlikte bizi si…. belediye başkanı bunun ekibi valla dedim Ömer bey dedim hani biliyosunuz ben sizi severim ama dedim ben Narlıderede dedim gençlik hatası yapçam bundan sonra dedim ne gibi dedi dedim belediye başkanı dedim Cumhuriyet Halk Partisi ni baltalıyosa ben de Narlıderede ona göre diğer ekiplerimle bütün ekiplerimle çalışırım ben dedim size de söylüyorum bunu dedim bilginiz olsun dedim”, “ondan sonra Fatihle konuşmaya başladılar ya Fatih hakkatten dediğin gibi şey yani ... herif parti meclisine gidecem diye ipin ucunu kaçırmış yani şey dedi herif ya bu herif Haluğa destek veriyo SEVİGEN leri çizmek için” , “Haluk yani hep açık açık söyledi yani bende dedi 400 delege var dedi bunlar dedi 300, 200 tane alsalar dedi kapattı ondan sonra konuyu” dediği, Tuncay’ ın “İyi çok iyi çok iyi çok iyi afferin istediğimiz gibi yani, Tam konuştuğumuz gibi  her şey”  dediği, Şüphelinin “Evet tabi tam öyle gidiyo ya yani herif şey şey diyo ya açık açık söyledi ben dedi bu kurultayda dedi oturmayacam dedi geçen kurultayda oturdum dedi i… a….. koyum öteki ruh hastası bunak buda ben hala genel sekreter olacam diye delirmiş SEVİGEN i mi yaptı ne diyo SEVİGEN mi olsun diyo genel sekreter diyo aynen böyle söylüyo diyo si… dedim SEVİGEN i de seni de ” dediği, Tuncay’ ın “yarın Leventi sok şeye, Leventi nerden bilecekler ki” “Fatih tanıyo bi de şey tanıyo Önder  … da tanıyo Levent Önder …. ın kızıyla çıkmıştı bi ara” dediği, şüphelinin “bak onu alalım yani buraya da ben nerde atlayım yani o gelsin biraz onun kafası si…. ” dediği,


Tape No:8197, 01.04.2008 günü saat:08.51’ de Hüseyin Nazlıkul’un gönderdiği mesajda; Evrim gunaydin. Hafta sonu icin bir prova yapmanizi istedigim bir slogan. Umutsuzluk karanliga teslimiyettir, Özkan sen bizim umudumuzsun. H.Nazlikul yazdığı,

Tape No:8198, 04.04.2008 günü saat:17:45’de Makbule…? ile  yaptığı görüşmede; Makbule’nin “Geçen cuma beni ki aradı biliyo musun, Deniz bey aradı, Benim görüştüğümü öğrenmiş, ben sana hiç arkamı dönemeyecek miyim dedi”, “Fatih abilere falan da söyledim hatta onlar da şaşırdılar ben de anlayamadım nerden öğrenmiş olabilir kim söylemiş olabilir diye” dediği, şüphelinin “Facebooka koyuyosun adamın bi sürü ajanı var yani” dediği, Makbule’nin “bugün alerji olunca aradım barıştık güzel güzel konuştuk ama” dediği, şüphelinin “Abi herif bana eşşek gibi bileyleniyodur ha ” dediği, Makbule’nin “Ben demedim ama Evrim abi görüştürdü falan demedim” dediği, şüphelinin “senin oraya geldiğini duyduysa benim görüştürdüğümü de duymuştur yani ” dediği, Makbule’nin “ben de hani mitinglerdeki konuşmalarından falan etkilendim” dediği, şüphelinin “bu herif bu partiye almıyacak mı bu adamı ya manyak mı bu Makbule, Obsesif  ” dediği, Makbule’nin “partinin telefonu aman Allahım duyar falan Allah muhafaza öldürür beni” dediği,


Tape No:8199, 04.04.2008 günü saat:17:59’da Ahmet Tuncay Özkan ile  yaptığı görüşmede; Tuncay’ ın “Sen g.. müsün lan özürlü müsün sen insan saatine bakar konuştuğu adama bakar bu adam nerde der ne oluyo diye düşünmez mi”, “Lan si… seni gebertecem ha” dediği, Şüphelinin “ya bu D.B.’ın bütün arkadaşlarıyla kavga ettiriyon adamı ”, “Makbule aradı beni şimdi Deniz bey aramış bunu sen demiş kimlerle görüşüyosun demiş duyuyom ben bunları demiş küstüm bende dedi sonra dedi bugün barıştık dedi ama dedi ben dedi Tuncay abiyle görüşmek istiyom napıyım sence dedi”dediği, Tuncay’ ın “Niye küsmüş peki o ” dediği, Şüphelinin “Manyak bu herif ya ruh hastası, Ben inanırım abi ben D. B.ı azıcık tanıyosam inanırım yani”,“yarın Çanakkalede buluşuyoruz ilgileniyoruz yani sayın genel başkanım ….. sağlık yol durumunuzla ” dediği, Tuncay’ ın “Lan s…. git manyak senin gibi şey embesil angutlarla ben ne yapıyım be” dediği,



Tape No:8200, 09.04.2008 günü saat:00:58’de Ahmet Tuncay Özkan ile  yaptığı görüşmede; Tuncay’ ın “lan niye siz hiç bu sitedeki para toplama yardım kampanya işlerine dahil olmuyosunuz ” dediği, şüphelinin “Oluyoz ya, Ne oldu şimdi birde” dediği, Tuncay’ ın “senin bacağına… çabuk o gençlik kolları başkanına söyle alsın yarın eline makbuzu çıksın sokağa toplasın her ile duyur her ilden iste bu para toplama işi değil lan bu bir kuruş bile verse katılma işi bu, bu grubun sınanması işi anladın”, “Senin bacağına sı…. ha çabuk ” dediği, şüphelinin “emredersiniz komutanım” dediği,

Tape No:8201, 09.04.2008 günü saat:10:00’da Damla ile  yaptığı görüşmede; Şüphelinin “Tuncay abi bişey demiş ya bağış mağış işi ”, “Bu kanala mı nedir o gecenin bi yarısı aradı beni gene” dediği, Damla’nın “Barış onun için bi kampanya düşündü otobüslerde giderken alt limit 1 üst limit 10 YTL olmak üzere onu duyuracaz ama metinde değişiklik yapacaktı bugün otobüste para toplayıp onları genel merkeze gönderecek kanal için herkez kampanya başlattı kendince” dediği, şüphelinin “İşte bütün ilçe başkanlarına bi duyuru atar mısınız ”, “Onun dışında yani otobüste de olacak her yerde de olacak” dediği, Damla’nın “Her yerde toplayalım tamam” dediği, şüphelinin “Devamlı,   1 lira 5 lira 10 lira 100 lira 1 milyar ” dediği, Damla’nın “Yani 1 200 000 sek ordan 1 000 000 YTL çıkması lazım çarpı 5 Allah ne verdiyse işte o da 5 trilyon yapar borcu kapatır sanıyorum ” dediği, şüphelinin “Yok kapatmaz da işte bakalım” dediği,


Tape no: 7590, 12.04.2008 günü Saat:14.53’te Ahmet Tuncay Özkan ile yaptığı görüşmede; Tuncay’ ın “Meşaleyi yakan Tuncay Özkan” dediği, şüphelinin “Ha süperdi” dediği, Tuncay’ın “Yanlız y…. yediler y….. yedi onlar” “Bi daha miting var ... ” dediği, şüphelinin “İ….. şey diyolarmış şimdi Tuncay Özkan ı biz çıkartmadık etmedik” dediği, Tuncay’ın “İlk günden itibaren ilk günden hiç sen beni biliyosun bu konuda” “ya boş yere başlarına bela almasınlar tuncay Özkan’ı çıkartmamak gibi bişey söz konusu değil. ilk gün geldi bana Hurşit Tolon söyledi sadece Hurşit Tolon söylediği için kabul etmedim yani” “…ulan tarihi eser kaçakçısı karıyı oraya çıkartıp...”  dediği, şüphelinin “Onu  söyledim şey dedim yani ...Adam ilk kez söyledi dedim o platforma çıkmayacağını söylemiş zaten adam dedim yani hani o platformda yeri olmadığını söylemiş dedim Allah” dediği,

Tape No:7632, 29.04.2008 günü saat:23.24’de  Ahmet Tuncay Özkan  ile  yaptığı görüşmede; “Emrelerle falan ordan bir sıkıntı yok konuştuk açık açık dedim dik durcaz ne gerekiyorsa yapcaz, Fatih i aradım şey dedim Fatih e K. K.’ta  istememiş seni dedim biraz bi şu Ö.S. ı bi sorgulasın istiyorum yani bazen yalnızlık ta insanları dik durmaya teşvik eder yani” dediği, Tuncay’ ın “o çocuktan bi b.. olmaz o çocuğun bi şey yapması mümkün değil o çocuğu ekarte etceksiniz onlar  o çocuğa bayılır”, “O çünkü sadece orda öyle dolanmayı o sıfatı seviyor işlevi sevmiyor anlatabiliyor muyum o tıpkı şey gibi M.S. gibi o tamam onu boş verin siz o Öndere k…. bulur o büyüdüğü zaman yada gider Önderin …………....................... yani başka bir şey değil”, “sizin burda yapmanız gereken şey dik durup onurlu durup Öndere kardeşim sen bu musun diye sormak”, “Önder böyle bir şey yapıyorsa karşısına nasıl bir cephe çıkacağını bilir çarşamba günü yarın”, “bizkaçkişiyizin içinde ne var  ne yok toplayın bize getirin onlar zannediyorlar ki bu organizasyon içersinde onlar bir şey ulan s…. senin CHP li azgınların 4 tane herif”, “bugün orda verdiğiniz enerjinin bize dönüp bize çalışması karşılığından ne olacağını tahmin edemeyen g…. z…. bunlar”, “partiden istifa etmek falan filan asla yok  analarını ağlatacaksın tamam mı, beni görevden alın beni görevden al diceksin, Beni görevden al ama bana sorarsan tamamen bu o b… herifin şeyi” dediği,


Tape no: 7850, 03.06.2008 günü saat:21.40 de Ahmet Tuncay Özkan ile  yaptığı görüşmede; Şüphelinin “Şimdi biz bu Yaşar Nuri biraz huysuzluk yapıyormuş” “işte birleşmiyecekler ne korkmaya başlamış bu… bi o bir iki yerden duydum onu,……………….” ,  “…bide D. B. bu Ö. S. ekibine şey diyormuş hani bu geç geldi ya liste” “ kurultay şey parti meclisi listesi kurultayda” “İşte Ö. S. şey demiş eğer Tuncay’ı alırsan kendine başka genel sekreter bul yani ben inanmıyorum da Ö. S. ın ekibine böyle bişey yayıyormuş” dediği, Tuncay’ın “D. B. mı yayıyormuş” “Yani Tuncay’ı şey aldırtmadı Önder aldırtmadı” “O da zaten aslanlar gibi genel sekreterini ... ben onların bi a…… s……. de görsün onlar ben o Cumhuriyet Halk Partisini AKP inşallah %80 oy alır o Cumhuriyet Partisini ben anasını ... görsün o ib…… çocukları” dediği, şüphelinin Ordu’ da ekibi toplamaya başladığını söyleyerek yaptığı çalışmaları anlattığı,


Tape No:7716, 21.06.2008 günü saat:12.21 de Ahmet Tuncay Özkan ile  yaptığı görüşmede; CHP ile ilgili divan oylaması, delegeler, tüzük değişikliğinden bahsettiği, şüphelinin “Oldu onu iptal ettik baya bi direndiler hatta orda ama onu iptal ettik ya benim en büyük korkum şey şerefsizler bu geceki toplantı önemli işte ya bu gece şeyde” “İşte bütün delegeleri getireceğiz oraya 200 kişilik salon” dediği, Tuncay’ ın “O zaman ben oraya mı geleyim” “… bir gövde gösterisi yapıyım mı” dediği, Şüphelinin “Abi herifler çok korkabilirler yani … tam kadro burdalar yani bir Ö. S.eksik” dediği, Tuncay’ın “CHP tam kadro abanıyor ha” dediği, şüphelinin “Hablemitoğlu na aynı ekipte gözüküyoruz ama sana yani bizim önereceklerimize şey yapıyorlar itiraz ediyorlar” “…Utku yu çizdiler, Cemal i çizdiler ve bana hayır demişler” dediği, Tuncay’ın “gidelim Paşayla konuşurum listeyi beraber yaparız” “Hemen bana bir dön tükürürüm o Hablemitoğlu nun adına da soyadına da..” dediği,

Tape no:7740, 24.07.2008 günü saat:21.00 de Ahmet Tuncay Özkan ile  yaptığı görüşmede; Tuncay’ ın “Nerdesin lan” “hemen Ankarada atv nin önündeki eyleme katılıyorsun bir sürü adam toplayıp oraya götürüyorsun” “saat 10 da seni gebertirim katılıyorum abi falan değil gideceksiniz oraya” “şerefsiz ... ona hazırlık yap ona gidiyorsun senin bacağına s…. vallaha” “Levente söyle hemen ATV’nin önüne gidiyorsunuz” “domates domatesle yumurtada götürün yanınızda duvarlarda omlet yapacaksınız” dediği,

Tape no:7746, 24.07.2008 günü saat:21.21 de Ahmet Tuncay Özkan ile  yaptığı görüşmede; Şüphelinin ATV önüne gelerek basın açıklaması yaptığını belirtmesi üzerine Tuncay’ ın “yumurta domates atmadınız mı olum. Atın olum görsünler onlar domateslerle yumurtaları görsünler eylemin önemi domates yumurta ergenekon omleti yaptık diye” dediği,


Tape No:8202, 20.09.2008 günü saat:12.01’da  SILA isimli şahıs ile  yaptığı görüşmede; Şüphelinin “Ankaradaki Mesut abiyle tanışmışmıydın aşkım tanıştırmışmıydım Doktor Mesut bahsediyorum değilmi hatırlıyorsun demi deli Mesut”, “Business in sahibi tamam mı Tuncay bey onun üstüne yaptı business i biliyorsun demi onuda”, “he biz satın aldık o bizim şu an”, “şimdi onlar geldi Mesut abi geldi Tuncay abi şey diyordu zaten benim  su cihazı o bu yok mu, Böyle çılgın fikirler Mesut a onunla yapın filan deyip duruyordu tamam mı”, “telefonla söylemiştim abi dedim böyle böyle işte Tuncay abiye anlattım hani sen ne diyorsun herif direkt atladı” dediği Sıla’nın “O günde 30 litreye yakın su üretiyor bu ” dediği Şüphelinin “bizim yayına başladığımız zaman dedi Kanal Biz profesyonel olarak işte Business Channel o yani tam yayına başladığımızda basarız dedi ordan da reklâmı dedi doğrudan satış”, “Kanaldan ver reklâmı doğrudan satış yapalım ya” dediği anlaşılmıştır.

d-Örgütsel irtibatları


Tape no:7626, 25.04.2008 günü saat:11.32’de  Ahmet Tuncay Özkan  ile Murat Ağırel’ in yaptığı görüşmede; Tuncay’ ın “Ankaradayım var mı sıkıntı ekiplerde bi sıkıntımız var mı, isimleri bildirdin her şey tamam ” dediği, Murat’ın “bildirdim evrime bildirdim şimdi adamları organize ” dediği, Tuncay’ ın “İçerde pankart falan açmak yok tamam mı hiç bişey yok ” dediği, Murat’ın “Sadece normal normal.... görünecez” dediği, Tuncay’ın “baykal özkanı partiye getir Tuncay Özkan ayakta alkışlıyoruz”, “Hoş geldin hoş geldin hoş geldin hoş geldin Tuncay Özkan hoş geldin tamam”, “yani bizim sloganlardan atılmıyo kesinlikle hep chp li tamam  ” dediği, Murat’ın “Şey deyim mi abi vatan bayrak ahde vefa” dediği, Tuncay’ ın “yok yok vatan namus ahde vefa demeyin” dediği,


Tape No:7661, 08.05.2008 günü saat:13.20’de  Ahmet Tuncay Özkan’ın R. U. ile yaptığı görüşmede; Recep’ in “İzmirdeyim ben akşamleyin, Hayır iş için gidecemde orda ben şeylerle görüşmeyi düşündüm ne dersiniz şu bizim muhalifler var ya hani  .... muhalifleri var ya ”, “Ersin B. la falan ama ampul patlatan falan var ya onlarla” dediği, Tuncay’ ın “Ya istediğinle görüş orda çocuklar muhalefeti  falan filan yok ” dediği, Recep’ in “Hayır gitmişken de nasılsa Damlaları tanıyorum” dediği, Tuncay’ ın “İzmir’de başkanla genel sekreteri Evrimle Utku ya haber ver seni yanlış anlarla seni çizerler sonra başına dert açarsın ”, “yaparlar yaparlar bunlar ib…. o takım bunların başını da bu Evrim ile Utku çeker”, “İ.. bunlar i.. ısırdıkları zaman koparıyorlar tamam”, “onlar lazım olum onları nasıl atıyım ya  onları atsam ben yok olurum olum” dediği, 

Tape No:7711, 19.06.2008 günü saat:18:58’de  Ahmet Tuncay Özkan  ile Ş. F. ile  yaptığı görüşmede; Tuncay’ ın “…….. şimdi size bilgi vermek için rahatsız ettim sizi ”, “T. M. V. ve Utku Gümrükçü arkadaşımız karadeniz bölgesini gezdiler”, “K. C.K. ve Adnan Bulut arkadaşım Doğu ve Güneydoğuyu gezdiler Adnan halan orda hafta sonu dönecek Ankara’ya Şey Evrim arkadaşımız Akdeniz Bölgesini gezdi ”, “Bursa Uludağ Üniversitesi Rektörümüz ve onun etkisi nedeniyle bazı delegelerimizin tutumu ve davranışları farklılaşabilir ”, “Onun dışında bi şey olamaz onlarda bizim gibi düşünüyorlar ama onlar diyorlarki bizim borcumuz var Paşaya  biz kimseye karşı borçlu değiliz” dediği,

Tape no:8164, 10.09.2008 günü saat:21:13’de  Murat Ağırel ve  TAHSİN ile  yaptığı görüşmede; 
Tahsin’ in “Senden kaçıyorum ama işte Murat’a yakalandım” dediği, Şüphelinin “benden kaçamazsın abicim sana ihtiyacımız var bizim ya”, “Ya bizi denetlemeye geliyorlar abi ”, “biz kaç kişiyiz’i ”, “Bu geri zekalılar sıçmış durumda abiciğim hiç bir şey ...” dediği, Tahsin’ in “Ne zaman ne zaman gelecekler” dediği, Şüphelinin “16 sında geliyorlar şimdi ben bizim benim muhasebecim vardı ona defterleri verdim herif 15 -16 madde bir sürü açık buldu bir sürü hesaplar bilmem neler bir hafta sonu ben seni İzmir’e davetli yani bu hafta sonu seni getirsek ” dediği, Tahsin’ in “evrim yani ben büyücü değilim, yani gelip gelmemem problem değil sihibaz değilim yapılabilecek birşey varsa yaparız” dediği, Şüphelinin “Ya çünkü bizimkiler kaça kaça kaça kaça mahvetmişler abicim” dediği, Tahsin’ in “sizin durumunuz bizden daha sakat yani adınız ofsayt yani sizin hata yapma lüksünüz yoktu neyse bakalım” dediği, şüphelinin “tek korkum genel sekreterim abicim”, “adı abi adı Tuncay abiye kadar uzanır o yani ondan sonra” dediği, Tahsin’ in  “adam demezler mi işte Tuncay’ın kurduğu dernekte usulsüzlük şunlar bunlar tamam mı Evrim yani problem değil yarın konuşalım muhasebecinin de numarasını ver ” dediği,


Şüpheli Hüseyin Nazlıkul’ dan elde edilen dokümanların yapılan incelemesinde; (1-2’ ye kadar numaralandırılmış) 1 numaralı sayfada “hilton meetings” ibaresi bulunan ve katılımcı iletişim bilgisi şeklinde el yazısı ile yazılan çeşitli isimlerin,cep telefon numaralarının ve e- mail adreslerinin bulunduğu,bu isimler arasında  Turkan Saylan 0 533 460 69 00 CYDD@CYDD.ORG.TR, Kemal Yavuz 0 555 525 33 60 SÜHEYL BATUM  0542 344 47 92 0 212 381 03 79 SBATUM@BANCEŞEHİR.EDU.TR, Adnan Bulut 0 533 414 21 34    AdnanBulut@KANALTURK.COM.TR, Evrim Baykara 0 533 769 56 25 EVRİM@MED-KİM.COM.TR” ibarelerin yazdığı,

Sanık Doğu Perinçek’ in Genel Başkanı olduğu İ.P Genel Merkezinde yapılan aramada, İşçİ partisi ankara\seagate 5nf02kv8 300gb\doc\add delegelerİ.doc isimli dosya içeriğinde,  ülkemizdeki tüm il ve ilçelerin  ADD Delegelerinin listesinin olduğu, İZMİR ili bölümünde ise; bir çok kişinin isminin yanı sıra “Evrim Baykara” nın isminin de yazdığı saptanmıştır.

Şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ a ait İstanbul ili Küçükçekmece İlçesi Halkalı Dereboyu Caddesi No:14 Sayılı yerde bulunan deposunda yapılan arama sonucu elde edilen dokümanların yapılan incelemesinde; EK (6) ile ajandanın içeriğinde; 

-… 17 Nisan tarihli sayfasında, “Sinan Aygün, Ümit Sayın, Evrim Baykara”, ajandanın diğer sayfalarında soruşturma kapsamında haklarında işlem yapılan birçok şüphelinin de isimlerinin yazdığı görülmektedir.

-1 Adet 105 sayı ile numaralandırılmış beyaz renkli şeffaf renkli dosya içersindeki dokümanlardan 4 ile numaralandırılmış doküman içeriğinde, Kanalturk logolu 14.12.2007 tarihli Kanaltürk misafiri Evrim Baykara ve Utku Gümrükçü’nün Dedeman Otelinde rezervasyon yaptırılması ile ilgili olduğu,

Şüpheli Evrim Baykara’ nın telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda;

1
Adnan BULUT



354
2
Anet SAHAKYAN



263
3
Erol MÜTERCİMLER 


13
4
Fuat KARİP




4
5
Hüseyin NAZLIKUL



31
6
Murat AĞIREL



253
7
Mesut ÖZCAN



50
8
Selim Utku GÜMRÜKÇÜ


7695
9
Şener ÖZTÜRK



226
10
Ahmet Tuncay ÖZKAN


2397
kez görüştüğü tespit edilmiştir.

e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi


Soruşturma çerçevesinde ele geçen “ LOBİ ” isimli örgütsel dokümanın, “3). Politika” başlıklı bölümünde;

“Sivil toplum örgütlerinin ulusal çıkarlara uygun tepkisel eylemlerde bulunması sağlanacak ve kitlesel tepkiler organize edilerek kontrolde tutulması sağlanacak.

İşlev ve misyonunu tamamlamış çeşitli işçi sendikalarının, sivil toplum örgütlerinden etkilenmeleri sağlanarak, mevcut sendikaların tepkisel ve kitlesel eylemleri, endirekt metotlarla yönlendirilmesi sağlanacak.

Lobi, prensip olarak hiçbir zaman doğrudan doğruya toplumsal eylemler içinde yer almamalı, oluşturacağı sivil toplum kuruluşlarının etkinlik ve eylemler düzenlemesini organize ve kontrol eden güçlü bir mekanizma olarak kalmalıdır. Anı şekilde ticari ve kültürel faaliyetlerde de doğrudan doğruya girişim ve etkinlikler içinde yer almamalıdır. Tüm faaliyet alanlarında organizasyon çatısı altında oluşturduğu kuruluş ve örgütlerini amaçları doğrultusunda harekete geçiren bir mekanizma olarak kalmaya özen göstermelidir.”,

“Yöntem” başlığı altında;

“Yukarıda da ifade edildiği üzere; Lobi prensip olarak hiçbir girişim ve  eylemin  içinde  yer  almamalı   ve  tümüyle  yasal düzenleme içinde hareket etmeli, toplumsal prensiplere saygılı olmalı, Örnek bir sivil toplum kuruluşu olarak, siyasetten tümüyle uzak bir yapi olarak faaliyet göstermelidir. Merkez üyeleri dışındaki kadroları, ilişkide bulunacağı kişiler, kurum ve kuruluşlar Lobinin bağlı olduğu merkez hakkında bilgi sahibi olmamalıdırlar. Lobinin tüm çalışma ve faaliyetlerinde gizlilik prensiplerine sadık kalınmalıdır.” ………………………………………………………………………………………..

Lobi, çalışmalarında Medya kuruluşları ile doğrudan temasta bulunmamaya azami özen gösterilmelidir. Daha çok organizasyonun şemsiyesi altında yer alacak sivil toplum Örgütleri ile vakıfların faaliyetleri doğrultusunda kontak kurdurulması sağlanmalıdır.” şeklinde ifadelerin yer aldığı görülmektedir. 

Şüpheli Evrim Baykara’nın merkezi İzmir’de bulunan Bizkaçkişiyiz isimli derneğin kurucu üyesi ve genel sekreteri olduğu, bir dönem CHP Gençlik Kolları Genel Başkan Yardımcısı olduğu, iletişim tespit tutanaklarından anlaşılacağı üzere Bizkaçkişiyiz platformunun kurucusu ve lideri olan şüpheli Ahmet Tuncay Özkan ile doğrudan irtibatlı olduğu, bütün sivil toplum faaliyeti görünümündeki eylemlerini bu şüphelinin emir ve talimatları doğrultusunda gerçekleştirdiği anlaşılmaktadır.

İletişim tespit tutanaklarından anlaşılacağı üzere şüphelinin CHP içerisinde aktif görevli olduğu, partinin üst yönetiminde yer alan yetkililer ile yakın ilişki içerisinde bulunduğu, partinin kurultay çalışmaları sırasında parti çalışmaları, parti içi çekişmeler konusunda Ahmet Tuncay Özkan’ ı doğrudan bilgilendirdiği, parti çalışmaları, önemli görevlerle ilgili adaylıklar, oylamalar konusunda, delegelerin yönlendirilmesi konusunda Ahmet Tuncay Özkan’ın talimatları doğrultusunda hareket ettiği görülmektadir.

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN hedefine ulaşmak için kullandığı yöntemlerden birisinin siyaset dünyasına yön verilmesi olduğu ve bu çerçevede, kendileri gibi düşünmeyen ve hareket etmeyen siyasilere suikast ve dez-enformasyon yöntemlerini uygulamayı kararlaştırdıkları, şüpheli Ahmet Tuncay Özkan’ ın, farklı siyasi partilere yönelik olarak dez-enformasyon faaliyetleri yaptığı, hatta CHP yönetimini ele geçirmeye çalıştığı ilgili bölümde ayrıntılı olarak anlatılmış olup, yukarıda ayrıntısı bulunan iletişim tespit tutanaklarından şüpheli Evrim Baykara’nın Ahmet Tuncay Özkan’ın emir ve talimatları doğrultusunda siyaseti etkilemek, parti yönetiminde söz sahibi olabilmek amacıyla CHP yönetimine etki etmeye çalıştıkları, yöneticisi olduğu sivil toplum kuruluşuna mensup insanları kendi amaçları doğrultusunda bir kısım eylemlere yönlendirme gayreti içerisinde bulundukları sonucuna ulaşılmıştır.

Yukarıda açıklanan nedenlerle şüphelinin, şüpheliler Ahmet Tuncay Özkan, Adnan Bulut, Murat Ağırel ile bağlantılı olarak ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olduğu anlaşılmakla;

Şüpheli Evrim Baykara’nın eylemlerine uyan TCK’nın 314/2, 53, 58/9, 63, 3713 sayılı Terörle Mücadele Yasasının 5. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

33-Şüpheli Fatma Sibel Yüksek

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı 


İstanbul Emniyet Müdürlüğünde avukatı ile birlikte 09.02.2009 tarihinde alınan savunmasında susma hakkını kullanarak açıklama yapmamıştır.

            Savcılık beyanı


Şüpheli Cumhuriyet Başsavcılığımızca 09.02.2009 tarihinde alınan savunmasında gazeteci olduğunu, halen Bursa Kent gazetesinde gazetecilik yaptığını, 


Halil Behiç Gürcihan’ı 2007 yılından beri tanıdığını, kendisi ile Ağustos 2007 tarihinde nişanlandıklarını, 


Habip Ümit Sayın’ı www.acikistihbarat.com isimli sitede yazı yazmasından dolayı tanıdığını, kendisi ile bir kez telefon ile görüştüğünü, 


Mustafa Balbay ile 1996 yılında Cumhuriyet gazetesinde staj yaparken tanıştığını, kendisi ile arada bir görüştüğünü, 


Ergün Poyraz, Sevgi Erenerol, Güler Kömürcü, Emin Gürses ve Vedat Yenerer’i tanımadığını,  bir kısmını Silivri’deki duruşmalar nedeniyle sonradan tanıdığını, 


Telefon görüşmesi yaptığı şahıslardan Zahide ERTAŞ’ın arkadaşı, Ferman POLAT’ın kız kardeşi olduğunu beyan etmiştir.

b- Telefon Görüşmeleri,

Tape No:4072, 28.07.2007 tarihinde X Bayan(M.U. adına kayıtlı telefon)  ile yapmış olduğu görüşmede; X Bayan şahsın “… buradan söyleyeyim … sen bu işi Baykal’a çıtlat ha. Vallaha bak ikimiz için tehlike var… yani bir şey düşünsünler bir şey yapsınlar… yani gittikten sonra gidersin de gitmeden … lazım…. Okadarını yapsınlar yani… değilmi sen bunu çıtlat.. bu bizlere ikbal mikbal işi değilmidir yani… bize bir zırh düşünsünler yani … en azından gürültü kopacak bir noktada olalım… geciktirme ihmal etme onu … yani benim söyleyecek konumum  olsa ben söylerim. . istersen görüştür ben söyleyeyim yani … ” dediği, şüpheli Fatma Sibel Yüksek’in “tamam anladım… evet doğru söylüyorsun… tamam ” şeklinde karşılık verdiği, 

Tape No:4077, 22.01.2008 tarihinde X Bayan  şahıs ile  yapmış olduğu görüşmede; O tarihte yapılan Ergenekon Silahlı Terör Örgütüoperasyonu hakkında konuştuktan sonra X Bayan şahsın “tamam kardeşim tamam hadi savaş başlamıştır” dediği, şüphelinin “ne demek ki yani ne yapalım” dediği, X Bayan şahsın “buralara bir an önce gel ne zaman geleceksin” dediği, şüphelinin “tamam tamam … birkaç gün içinde geleceğim” dediği, 

Tape No:4078, 30.01.2008 tarihinde Ülkü/Mustafa isimli şahıs  ile yapmış olduğu görüşmede; Mustafa isimli şahsa  “ Mustafa bey sizin gazetenin internet sayfasında Zaman gazetesinden alınmış  bir haber kullanılmış… açıkistihbarat sitesinin sahibi Behiç Gürcihan hakkında Büyükanıt Paşa hakaret davası açtı diye … ben bu internet sitesine yazı yazıyorum yaklaşık bir yıldır… açıkistihbarat sitesi … hatalarla dolu bu haber” dediği, Mustafa isimli şahsın “ben çıkartayım onu… ben çıkarttırayım onu … ” dediği, şüphelinin “… yapılıyor yani cevap hakkı kullandırılsın insanlara … ya lütfen dikkat edelim ya … direk Ergenekon ile irtibatlandırmış ya bilmiyoruz… iddianamesi yok … ” dediği, Mustafa isimli şahsın “tamam ben onu çıkarttırıyorum … merak etme tamam oldu” dediği, 

Tape No:4079, 05.02.2008 tarihinde Zahide isimli şahıs  ile yapmış olduğu görüşmede; “ya meclise gittim bu günde bu gün en sonunda … Perşembe günü İstanbula gidiyorum ben bu sefer kesin … ”dediği, Zahide isimli şahsın “gençler artık bir şeyler yapın diyor şeyde Kemal beyde ” dediği, şüphelinin “tabi haklı haklı ama işte benim hastalığım geldi üste yok Ankaraya gelmem icap etti falan arada kaldık” dediği, görüşmenin devamında şüphelinin “biz reklamı nerden bulacağız” dediği, Zahide isimli şahsın “ya o kendi Ufuk Ötesi reklamını verecekmiş bize” dediği, görüşmenin devamında  şüphelinin “… o bana gönderdiğin şeyler … zihin kontrolü ile ilgili yazılar ” dediği, Zahide isimli şahsın “onları hep o işte tutukladıkları o Erkut un çalışmaları… ama ben onu konularla ilgili bir sürü şey biliyorum… ve şey söylendi bu T nin beyni ile çok oynandığı diye yani evet kötü adam iyi değil niyet kötü ama bir de beyniylede çok oynandı dediler” dediği, şüphelinin “kim bilir teknoloji ellerinde ” dediği, Zahide isimli şahsın “ tabi onlardan var bende  onlardan CD ler falan verecem sana ” dediği,
 

Tape No:4082, 19.03.2008 tarihinde Zahide isimli şahıs  ile yapmış olduğu görüşmede; Zahide isimli şahsın “biliyormusun Vedat beylerin davasını Ekimde görmeye niyetlilermiş … ” dediği,  şüphelinin “valla Ekime kadar kim kimin davasını görür onun orası belli olmaz … ortamı görmeden Ekimde diyorum kimin kimin davasını göreceği belli olmaz ” dediği, 

Tape No:4085, 31.03.2008 tarihinde X Bayan  şahıs  ile yapmış olduğu görüşmede;  şüphelinin “iç savaşsa iç savaş anasını satayım … ağzına koymasın … gizli hristiyanı ”dediği anlaşılmıştır.

c-Örgütsel İrtibatları


Şüpheli Fatma Sibel Yüksek’in kullanmakta olduğu GSM hatları ile bu soruşturma kapsamında hakkında işlem yapılan şüphelilerden Mustafa Balbay’ın kullandığı telefon hattı ile 4 kez, 


Şüphelilerden Halil Behiç Gürcihan’ın kullanmakta olduğu GSM hatları ile bir çok kez görüşme yaptığı,


Şüphelilerden Habip Ümit Sayın  ‘ın kullandığı telefonun  rehberinde şüpheliye ait 0533 324 03 27 numaralı telefon hattının kayıtlı olduğu yapılan inceleme sonucunda tespit edilmiştir.

d-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 


Şüpheli Fatma Sibel Yüksek’in hakkında kamu davası açılan sanık Halil Behiç Gürcihan’ı uzun süredir tanıdığı, 2007 yılından bu yana nişanlı olduklarının şüphelinin kendi beyanı ile anlaşıldığı, 
Fatma Sibel Yüksek’in Halil Behiç Gürcihan’a ait www.acikistihbarat.com isimli internet sitesinde yine hakkında kamu davası açılan Oktay Yıldırım, Habip Ümit Sayın,  Zekeriya Öztürk ve şüpheli Adil Serdar Saçan  ile birlikte  yazılar yazdığı anlaşılmaktadır. 


Yine hakkında kamu davası açılan sanıklardan Kemal Kerinçsiz’in Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan savunmasında şüpheli 
Fatma Sibel Yüksek’in Ufuk Ötesi dergisinin sahibi olduğunu, Halil Behiç Gürcihan’ın bürosuna gelen kişilerden olduğunu beyan ettiği görülmektedir.

Şüphelinin 31.03.2008 tarihinde X Bayan  şahıs  ile yapmış olduğu görüşmede sarf ettiği sözlerden şiddet ve terör yöntemlerini benimsediğinin anlaşıldığı, 

Şüphelinin yukarıda ayrıntısı yazılan 30.01.2008 tarihli telefon görüşmesinden anlaşılacağı üzere kendisinin de yazarı olduğu www.acikistihbarat.com isimli internet sitesi hakkında medyada yer alan bir haberi değiştirtmeye, yayından kaldırmaya çalıştığı saptanmıştır.

www.acikistihbarat.com isimli internet sitesinde İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesince  görülmekte olan kamu davasına ilişkin olarak yazdığı 07.11.2008  tarihli “ERGENEKON savcılarının bittiği gün” başlıklı yazı ile ağır eleştiri sınırlarını aşar ölçüde , basın özgürlüğü ile açıklanması mümkün olmayan ifadeler ile kamu davasının ve devam eden soruşturma aleyhine propaganda yaptığı, şüphelinin nişanlısı olduğunu beyan ettiği sanık Halil Behiç Gürcihan ile bağlantılı olarak ERGENEKON terör örgütünün  propaganda  biriminde görevli olduğu, terör örgütü üyesi olduğu anlaşılmakla:

Şüpheli Fatma Sibel YÜKSEK’in  eylemlerine uyan TCK’nın 314/2, 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9,  maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

34-Şüpheli Osman Gürbüz

a-Savunmaları

    Emniyet beyanı;

     
     Emniyet Müdürlüğünde susma hakkını kullandığı,

    Savcılık beyanı;

1997 yılından 2000 yılı Şubat ayı başına kadar cinayet, gasp, tehdit suçlarından cezaevinde olduğunu, af ile çıktığını, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ ile alakası olmadığını, İbrahim G. ve Ziya A. isimli şahısları ise tanıdığını, Kuvayi Milliye Derneği’ne 2007 yılında üye olduğunu, 2 ay sonra Fikri Karadağ’ın yemin görüntüleri basında çıkınca dernekten istifa ettiğini, bir daha da Fikri Karadağ ile görüşmediğini, 

Osman Yıldırım, Karslı Osman, Muzaffer Tekin, Esentürk Yılmaz’ı tanımadığını, Mahmut Yıldırım isimli şahsı daha önce 2 kez gördüğünü, 9 nolu gizli tanığın, 12.03.2008 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan ve kendisi aleyhinde beyanlar içeren ifadesini kabul etmediğini, 

Necip Hablemitoğlu’nun öldürülmesi olayı ile ilgili Veli Küçük ve Muzaffer Tekin ile toplantı yapmadığını, Osman Yıldırım’ın, Hablemitoğlu’nun öldürülmesi için bir teklifte bulunmadığını, 

İstanbul Balat’da yazıhanesinin olmadığını, Nargile Yakup isimli kulübü bilmediğini, bu kulüpte Osman Yıldırım’a, “Hablemıtoğlu’nun parasını masalarda bitirdik” şeklinde bir konuşma yapmadığını, 

Gizli tanığın “Osman Gürbüz’ün bir dönem sahte emniyet ve istihbaratçı kimlikleri ile dolaştığı, bu kimliklerden birinin Nurettin Elibol adına olduğu, Osman Gürbüz’ün Balat’da bürosunun olduğu, sahte kimliklerin burada bulunduğu, buranın cephanelik olarak kullanıldığı, Celil isimli bir üst rütbeli ile İbrahim isimli başçavuşun da burada olduğu” şeklindeki beyanının doğru olduğunu, ancak bu iddialarla alakalı yargılandığını, bürosunun Balat’da değil Taksim’de olduğunu, Gazi olayları ile bir alakasının olmadığını, 

Emekli Tuğgenaral Habil K.’ü tanıdığını, bir dönem Şahin Güvenlik şirketi adı altında şirket işlettiğini, şirketin başında Habil K.’ün olduğunu, 2002 yılından beri İbrahim G. ile görüşmediğini, kendisinden ele geçirilen ve İbrahim G.’in telefon numaralarını içeren kağıt parçasındaki kayıtlı numaraların eski olabileceğini, 

Mersin’de bayrak yakılması üzerine, Antalya’da düzenlenen bayrak mitingine tepki olarak katıldığını beyan ettiği, 

    Sorgu beyanı;

İbrahim Çiftçi, Durmuş Anuçin, Aykut S., Alpaslan Arslan, Muzaffer Tekin’i tanımadığını, kendisini devlet ile irtibatlandırdığı telefon konuşmalarının kendisine ait bir kusur olduğunu, gizli tanığın kendisinin Balat’da büroya sahip olduğu iddiasının doğru olmadığını, Taksim Sıraselviler’de Habil K. isimli emekli bir general ile ortaklaşa iş yaptığı bürosunun olduğunu, bu büroda kendisine ait bazı silahları saklamış olduğunu, Habil Küçük’ün Karasu Adapazarlı olduğunu, kendisinin o sıralar ağabeyini öldürmekten arandığını, bilahare yakalandığını, 4 yıl kadar cezaevinde yattığını, af sebebiyle çıktığını, CELIL ve İBRAHIM isimli kişileri tanımadığını, askerlik yapmadığını, zira ileri derecede antisosyal kişilik bozukluğuna sahip olduğunu, bu raporu da İstanbul GATA’dan aldığını, ancak raporun kimin tarafından düzenlendiğini hatırlamadığını, Kuvayi Milliye Derneği’ne üye olduğunu, Mümin KELEŞ adlı kişinin kendisinin ajanlık yaptığını Fikri Karadağ’a aktardığını, Fikri Karadağ’ın televizyona çıkan görüntülerinden dolayı dernekten ayrılmayı düşündüğünü, yaklaşık 1,5 yıl kadar önce de dernekten istifa ettiğini, İbrahim GENÇ’i Taksim’deki işyerinin komşusu olması sebebiyle tanıdığını, ortağı Ziya AYCAN’ı da tanıdığını, tekin bir insan olmadığını, ağabeyini öldürmekten dolayı aldığı sonuç cezanın 3 yıl 4 ay olduğunu, Sıraselviler’de ayrıca bir dairesi, Antalya Çamyuva’da 1 dönümlük arsası olduğunu, 2002 yılında kendisi ile ilgili çıkan haberlerden dolayı ailesini alarak Antalya’ya yerleştiğini, Hablemıtoğlu’nun öldürülmesi olayı ile ilgili hiçbir şey bilmediğini, Bahattin A. isimli kişiyi cezaevinden tanıdığını, 1993-1994 yıllarında BMW marka araç kullandığını, muhtelif suçlardan arandığı sırada bu aracı Gebze’de bıraktığını, 1997 yılında yakalandığında tüm bildiklerini Beyoğlu Adliyesi’nde kendisi ile ilgili soruşturma yürüten Cumhuriyet Savcılığı’na anlattığını, anlattıkları konuların Türkiye’deki bazı insanları rahatsız ettiğini, Sedat Peker’in bu olaylardan sonra kendisini hasım bellediğini, hatta Kemer’de kendisini vurdurmak için adam tuttuğunu duyduğunu beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar ve Deliller

İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesinin 19:06:2008 gün Teknik .Takip No:2008/1005 Soruşturma No:2007/2023 sayılı Arama ve El koyma Kararma istinaden;

Osman Gürbüz isimli şahsın Antalya ili Şirinyalı Mahallesi Hüseyin Savaş Sitesi A Blok Kat 2 D:5 sayılı adresinde 01.07.2008 günü yapılan aramada;

-Yatak odasındaki dolabın içerisinde 060402059390-2 seri numaralı 1 adet Simplus hazır kart (Pinl:1705, Pin2:9709) ve 533 604 34 85 GSM numarası yazılı muhafaza kartı,

-(1) adet model: DST33 İMEİ:352559026288521, İMEİ:352558026288523 seri numaralı General Mobile marka cep telefonu ve bu telefona takılı vaziyette 0802 1607 3878-8 seri numaralı Sim Plus Muhabbet Kart ve 1 adet batarya,

-(1)  adet Nokia 6020 model 353275/01/73/911/7 İMEİ numaralı cep telefonu ve telefona takılı vaziyette 060426007722-8 seri numaralı Sim Plus Hazır kart ve telefona ait 1 adet batarya,

-(1) adet Nokia 6020 model 353275/01/737908/3 İMEİ numaralı cep telefonu ve bu telefona takılı 0706 1006 7290-0 Sim Plus Hazır Kart ve 1 adet batarya

-(1) adet 20x30 cm ebadında siyah renkli kumaş el çantası içerisinde 1 adet Panasonic marka NV-GS156C model, A48B52325 seri numaralı video kamera, kameraya ait kayıt yapıldığı değerlendirilen 3 adet kaset, 1 adet kameraya ait kumanda, 2 adet ara kablosu, 1 adet şarj cihazı, 1 adet aktarma kablosu, 1 adet taşıma kayışı, 1 adet 64 MB hafıza kartı

-(1)  adet ağaç kaplı telefon fihrist defteri,

-(1) adet üzerinde Kuvayi Milliye Deneğinin amblemi bulunan Osman Gürbüz ve eşine yazılmış boş davetiye zarfı,

-(1)'er adet Arif Atilla D. ve Hüsamettin D. isimli şahısların nüfus cüzdanı fotokopileri,

-(1) adet 12 Haziran 1998 tarihli Politika yazılı gazeteden kesilmiş "Aşık Yeşili Niye Saklıyor" başlıklı gazete kupürü,

-(1) adet "Bayrampaşa Cezaevinin İki Müdürü de Marifetli Çıktı" başlıklı gazete kupürü,

-(1) adet 12 Nisan 1997 tarihli "Tetikçi mi" başlıklı Hürriyet gazetesi kupürü,

-(1) adet 22 Ağustos 1997 tarihli Türkiye Haber Gazetesinin "Gürbüz Silahlar Polisin Emanetiydi" başlıklı gazete kupürü ile Osman Gürbüz'ün fotoğrafı bulunan 4 adet gazete kupürü,

-Dosya içerisinde Osman Gürbüz'ün resmi ve kendisin konu eden 13 adet çeşitli tarihlerdeki gazete kupürleri,

-(25) adet Osman Gürbüz ile ilgili haberlerin yer aldığı çeşitli tarihlerde yayımlanmış gazetelerden çıkartılmış fotokopiler,

-(17) adet Osman ÜRBÜZ ile ilgili haberlerin yer aldığı dergilerden alınmış dergi haberleri,

-(3) adet Osman Gürbüz ile ilgili Kemerhaber.com - Ayışığı Gazetesi web sitesinden alınma yazı,

-(40) adet kendi resminin bulunduğu mitinglerden çekilmiş, bilgisayardan çoğaltılmış fotoğraflar,

-Larrcrd ibareli naylon çanta içerisinde çeşitli ebatlarda kağıtlar üzerine yazılmış isim ve telefon numaralarını gösterir 59 adet El yazımı doküman,

-(1) sayfa cezaevi talimatını gösterir yazı,

-Nazif AKYÜZ tarafından Osman Gürbüz'e hitaben yazılmış yazı metni,

-(1) adet küçük telefon fihrist defteri,

-(33) adet çeşitli şahıslara ati kartvizitler,

-(1)  adet 0705 0804 2974-5 seri numaralı Simplis Hazırkart

-(1) adet Kuvayi Milliye yazısı ve amblemi bulunan DVD muhafaza kartı içerisinde IOMEGA CD,

-(1)  adet Bayrak Mitingi fotoğrafları yazılı zarf içerisinde IOMEGA CD,

-(1)  adet Hanefi AVCI CNNTÜRK yazısı bulunan CD,

-Üzerinde Zafer Vuruşu yazılı 1 ve 2 olarak numaralandırılmış Dramond marka 2 adet CD

-(1)  adet üzerinde M.K-B. 1 yazılı PRİNCO marka CD,

-(5)  adet üzerlerinde 1 ve 2 olarak numaralandırılmış İOMEGA marka CD,

-(1)  adet İ harfi ile işaretlenmiş DMS marka CD,

-(1)  adet Decodisc marka DVD,

-(1) adet Belma AKÇURA'nm kaleme aldığı Güncel Yayıncılığa ait 2 basım "Derin Devlet Oldu Devlet" isimli kitap,

-(1)  adet Hakan TÜRK'ün kaleme aldığı 1. baskı "Ekim 2002 Susurluk Labirenti" isimli kitap,

-(1) adet Soner Yalçın ve Doğan YURDAKUL'un yazdığı Doğan Kitapçılık tarafından yayınlanan 3. baskı "Reis Gladronun Türk Tetikçisi" isimli kitap,

-(1) adet Çetin AĞUŞE'nin kaleme aldığı Kasım 2002 baskılı "Kod Adı Yeşil" isimli kitap,

-(1) adet Hakan TÜRK tarafından kaleme alman 1 baskı Mayıs 2005 "Derin Devlet Varmı" isimli kitap,

-(1) adet Hakan TÜRK tarafından kaleme alman Ocak 2005 1. baskı "Vurguncular" isimli kitap ele geçmiştir.

"Osman Gürbüz isimli şahsa ait Antalya ili Merkez Yeşilbahçe Mahallesi Eski Lara Yolu üzeri Bambııs Motel girişindeki Kırkahvesinde 01.07.2008 tarihinde yapılan aramada;

-Üzerinde defter yaprağı ve şeffaf bantla bantlanmış üzeri görevlilerce 1numarası yazılmak suretiyle numaralandırılmış 1 adet CD, 2-1   adet Pegasus  marka  bilgisayar  kasasına yapışık  etiket üzerinde 0355080 806 SN 005 A336L/435 seri numaralı bilgisayar kasası,

-İçerisinde çeşitli  kartvizitler  bulunan   Name   Card  yazılı   siyah  deri ajanda,

  -(1) adet üzerinde telefon resmi bulunan yeşil ajanda,

-(1) adet mavi renkli telefon rehberi,

  -(1) adet JH904T9A29A seri numaralı siyah renkli disket

-(1) adet General Mobile telefon kutusu içerisinden Kingston Technology marka hafıza kartı,

-(1)  adet A02B 80122303097947 seri numaralı  100lük Türk Telekom kontör kartı,

-(1)  adet siyah renkli telefon fihristi ve çeşitli kartvizitler,

-14 Aralık 1997 Pazar "Akyürek Bombaları" başlıklı bilgisayar çıktısı,

-(4)  sayfa 29 Ocak  1998 Perşembe "Aşık:Yeşü'in Nerede olduğunu Biliyorum" başlıklı bilgisayar çıktısı,

Osman Gürbüz isimli şahsın Antalya ili Merkez Yeşilbahçe Mahallesi Eski Lara Yolu üzeri Bambus Motel Girişindeki Kırkahvesinde yapılan aramada el konulan dokümanlar incelendiğinde;

-Akyürek Bombaları başlıklı 3 sayfalık yazıda Susurluk soruşturmasından bahsedildiği, Osman Gürbüz'ün THKP-C itirafçısı olduğu ,

-(1) adet yeşil renkli telefon rehberinin değişik sayfalarına kaydedilen öğrencilere ait isim ve telefon numaraların bulunduğu,

Antalya ili Şirinyalı Mahallesi Hüseyin savaş Sitesi A Blok K:2 D:5 sayılı ikamette yapılan aramada el konulan dokümanlar incelendiğinde ;

-(1) adet Kuvayi Milliye Derneği ve logosu bulunan, üzerinde Osman Gürbüz ve Eşi yazılı zarf,

-Üzerinde 0532 612 05 04 ve 0535 741 75 45 İbrahim GENÇ yazılı kağıt parçası,

-“Türkiye. Asıl Hedef Atatürk Türkiye'si” başlıklı 11.01.2003 tarihli Nazif AKYÜZ'ün Osman Gürbüz'e hitaben yazmış olduğu 1 sayfa yazı,

-(1) adet ağaç kaplı telefon rehberinin "S" harfinin bulunduğu sayfa içeriğinde "Sönmez DEMİRTAŞ Organizeden Sorumlu Em. Md. Yrd. 0212 636 17 34 - 636 10 85" ibareli telefon fihristinin 1 sayfası,

-(6) adet içerisinde Osman Gürbüz'ün resimlerinin de bulunduğu
mitinglerde çekilmiş siyah beyaz fotoğraf çıktısı,

-Gazete kupürlerinin arasından çıkan 1 sayfa Kuvayi Milliye
Derneği Antalya il ve ilçe Teşkilatları Basın Açıklamasının
bulunduğu yazı tespit edilmiştir.

 Emniyet Genel Müdürlüğü arşivlerinde konuyla ilgili yapılan tetkik ve araştırmalar sonucunda;

26.09.1999 tarihinde Belçika’nın Knokke şehrinde DHKP/C terör örgütünün üst düzey yöneticilerinin de bulunduğu hücre evine yönelik  yapılan operasyonda, 6 örgüt mensubunun yakalandığı, örgüte ait çok sayıda örgütsel dokümanın ele geçirildiği, sözkonusu operasyonlarda ele geçirilen ve adli istinabe yoluyla talep edilen, ancak ülkemize henüz iletilmemiş olan dokümanların, İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı başkanlığındaki heyete 17-21.06.2008 tarihleri arasında Belçika’da yapılan görüşmeler ve ikili ilişkiler çerçevesinde verildiği saptanmıştır.Dokümanların incelenmesinde, 18.12.1997 tarihli dokümanda; 

“Aydınlıkçıları ara ve sor, Osman Gürbüz için Dev-Sol itirafçısı diye yazıyorlar, bunu neye göre yazıyorlar, hangi belgeye dayanarak, biz araştırdık, böyle birisi Dev-Sol davalarının hiçbirinden yargılanmamış diye sor ve mutlaka bir cevap al, tabi bu günlerce sürmesin” şeklinde talimat verildiği görülmektedir. 

18.12.1997 tarihli başka bir dokümanda; “Beşinci madde, Osman Gürbüz konusunda Aydınlıkçılarla konuşurum” şeklinde cevap verildiği,

23.12.1997 tarihli dokümanda; “Birinci madde, Aydınlıktan Ferit İlsever ile görüştüm. Haberin kaynağından kaynaklı bir sorun olmuş olabileceğini, araştıracaklarını, ama bu hafta Osman Gürbüz’ün Devrimci Sol davasından yargılanmadığını ifade eden bir düzeltme yayınlayacaklar” şeklinde bir beyanın bulunduğu belirlenmiştir. 

Konuyla ilgili yapılan araştırmalarda, Aydınlık dergisinin 14.12.1997 tarihli sayısında “özel örgütün sol itirafçısı Osman Gürbüz” başlıklı bir haberin yayınlandığı, haberin içeriğinde, Osman Gürbüz’ün eski Dev -Sol itirafçısı olduğu yönünde ibarelerin yer aldığı, sonrasında Aydınlık Dergisi’nin 11.01.1998 tarihli sayısında “Gürbüz Dev-Sol itirafçısı değil” başlıklı bir tekzip haberin yayınlandığı, söz konusu haberde;

“Aydınlık’ın 14.12.1997 tarihli 543.sayısında kapak haberinin içinde Osman Gürbüz’ün Dev-Sol itirafçısı olduğu şeklinde bir haber yer almıştı, Dev-Sol’a yakın çevreler Osman Gürbüz’ün Dev-Sol üyesi olmadığını, bu nedenle tutuklanmadığını ve Dev-Sol ile hiçbir ilişkisi bulunmadığını belirttiler, düzeltir okuyucularımızdan özür dileriz” ibareleri yer almaktadır. 

Yine yasadışı DHKP-C terör örgütünün faaliyetlerinin deşifre edilmesi amacıyla uluslararası düzeyde yürütülen çalışmalar sonucunda, başta İtalya olmak üzere, Belçika, Hollanda, Almanya ile birlikte ülkemizde 01.04.2004 tarihinde eşzamanlı olarak operasyonların gerçekleştirildiği, operasyonlar sonucunda, yurtdışındaki terör örgütüne ait olduğu değerlendirilen adreslerde, terör örgütünün arşivi niteliğinde olan ve Türkiye’de bulunan örgüt mensuplarının örgüte gönderdiği özgeçmiş raporları ile sorumlu düzeyde faaliyet gösteren örgüt mensupları tarafından hazırlanan günlük faaliyet raporlarının ele geçirildiği, terör örgütü arşivinin Hollanda’dan Türkiye’ye verilmesi için 07.10.2005 tarihinde İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından Adalet Bakanlığı’na yazı gönderildiği, Adalet Bakanlığının 16.11.2006 tarih ve 94292 sayılı yazısı ile ele geçen örgüt arşivinin Hollanda Adalet Bakanlığı’ndan adli istinabe ile talep edildiği ve ülkemize verildiği anlaşılmaktadır. Hollanda’da ülkemize gönderilen örgütsel dokümanların incelenmesi sonucunda;

08.10.2000 tarihli ve “Hakan K. ile görüşmemiz” başlıklı bir doküman bulunduğu, söz konusu dokümanda;

“bunun dışında Hakan şöyle bir şey anlattı:

Hakan’ın gayrımeşru işleri kovalayan arkadaşları bazen ortak mekanlarda, gazetelerde bolca çıkan THKP-C kökenli itirafçı Osman Gürbüz ile karşılaşıyorlarmış, çevresine gururla Gazi katliamındaki ilk kurşunu kendisinin attığını söylüyormuş, bu söylemin dışında ciddi başka bir veri yok. Özcesi Osman Gürbüz Gazi’deki kahve taramalarını kendisinin yaptığını söylüyormuş” şeklinde ifadelerin bulunduğu saptanmıştır.

21.10.2000 tarihli ve “tutsak arkadaşlarımızdan Adem K.’nun abisi Hakan K. ile görüşmemiz” başlıklı doküman incelendiğinde;

“Hakan daha önceden bize Osman Gürbüz hakkında bilgi getirmişti. Sözde Osman Gürbüz bulunduğu mekanda Gazi katliamında ilk kurşunu kendisinin sıktığını söylemişti.

Bu doğruymuş, fakat bunun söylenmesi çok uzun bir zaman önce olmuş. Sadece bu olayı bir sohbet sırasında Hakan yeni öğreniyor, ancak öğrendiği kişilere güveniyor. Ama Osman Gürbüz şuan Trakyada bir hapishanede bulunuyor, ne zaman çıkacağı da belli değil” şeklinde ifadelerin bulunmaktadır.

Adem K. isimli şahsın emniyet arşivlerinde yapılan araştırmada, yasadışı DHKP-C terör örgütü içersinde çeşitli kademelerde uzun yıllar faaliyette bulunduğu, İstanbul ilinde örgüte karşı gerçekleştirilen operasyon sonucu yakalandığı, halen Amasya cezaevinde tutuklu bulunduğu, şahsın ağabeyi olan Hakan K.’nun birçok kez ateşli silahla ve kesici aletle yaralama, meskun mahalde ateş etme ve 6136 sayılı kanuna muhalefet gibi suçlardan hakkında işlem yapıldığı ve cezaevinde yattığı, 1997 yılından itibaren örgütsel korsan gösteri ve protesto gibi etkinliklerde bulunduğu ve hakkında bu suçlardan da adli işlem yapıldığı, bu tarihe kadar Osman Gürbüz isimli şahsın Gazi olaylarında yer aldığına dair kamuoyunda bir bilgi/habere rastlanılmadığı, gerek Hakan K.’nun gerekse Osman Gürbüz’ün gayrı meşru işlerle uğraştıkları göz önüne alındığında, Hakan K.’nun yukarıda bahsedilen bilgiyi açık kaynaklardan değil, dokümanda da belirtildiği gibi Osman Gürbüz ile olan ortak irtibatları aracılığıyla edindiği açıkça anlaşılmaktadır.

c-Telefon Görüşmeleri ve İrtibatları

Tape no:7010, 09.05.2008 tarihinde saat:14.39 de Yalçın isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Osman Gürbüz’ün “öyle olmaz oğlum öyle olmaz, döveceksiniz, döveceksiniz, onların a.... g... oynuyor, dövmeden olmaz oğlum, o Murat’ı falan indirmeniz lazım, orda iyi dövün, artık dövme zamanı geldi” dediği, 

Tape no:7011, 30.06.2008 tarihinde saat:00.30 da FATİH isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Osman Gürbüz’ün “seni kazığa oturturum, ağzından çıkar, bak benim sabrımı tüketme,... seni devlete aldırırım, ... evini de biliyorum, senin oraya gelirim o... çocuğu” dediği, 

Tape no:7014, 09.04.2008 tarihinde saat:13.20 de Kemal isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal’in “İsmail tutuklandı abi, şuan cezaevinde, gazetede okuduk, bu Akdeniz üniversitesinde olay vardı ya, orda bir şeyler olmuş, şuan ceazevindeymiş” demesine karşılık, Osman Gürbüz’ün “cehennemin dibine gitsin, ne işi varmış ki gitmiş, gidip de pisliğe gir demedik ki biz onlara, ...adam mı oldunuz, ... kendi düşen ağlamaz oğlum” dediği, 

Tape no:86, 25.04.2007 tarihinde saat:17.05 de Mehmet Fikri Karadağ ve ALI isimli şahısların yaptığı görüşmede özetle; M.Fikri Karadağ’ın “ Mümin KELEŞ diye bir tane şeyle tanıştım. Özel harpçiyim falan diyor. ...Osman bizim Osman Gürbüz’e filan de bir sürü şey yazıyor, elli tane suç, yapmadığı kalmamış” dediği, ALİ’nin de “yani Osman demiyoruz ki şey sütten çıkmış bilmem ne kaşık, demiyoruz ki biz, yatmış çıkmış, cezasını çekmiş, aslan gibi de geziyor, vatanı milleti müdafaa ediyor, yani şimdi birisini öldürdü, birisini vurdu, cezaevinde hangimiz yatmadık ki, ...ben de yattım, çıktım, ... mühüm olan vatanımızı sevmek” dediği, M.Fikri Karadağ’ın da “ Osman Gürbüz’ü tanırım da, o da diyor tamam ben bu işte yokum falan, öbürü daha kucağıma düşsün diye, tamam dedim, onun kafasını koparırım, ... ben Kenan ÖZER ile görüşemiyorum. Osman o işleri bırakıyorsa Kenan’a teslim etsin sancakla bayrağı” dediği, 

Tape no:89, 26.04.2007 tarihinde saat:12.50 de Mehmet Fikri Karadağ ve Osman Gürbüz isimli şahısların yaptığı görüşmede özetle; Osman Gürbüz’ün “başkanım rahatsız ediyorum. Bu TEZİÇ’e suikast yapandan mı  çıkmış kartımız” dediği, M.Fikri Karadağ’ın da “yok ya bizim kartımız değil o, Kuvayi Milliye kartı çıktı diye yazmış o...... çocukları, laf olsun diye” dediği, Osman Gürbüz’ün “Kuvayi Milliye TEZİÇ’e suikast yapmış, düşünebiliyor musun çamuru, ...oyun yapıyordur kansızlar, gazetelerde bir şey yazıyor mu efendim” dediği, M.Fikri Karadağ’ın da “öyle söylüyorum ki başka şey yazarlarsa diyecem; ulan sen demek ki o...... çocuğuymuşsun diyecem muhabire anasını satayım” dediği, Osman Gürbüz’ün de “ tamam efendim, saygılar efendim” diye karşılık verdiği görülmektedir.

d-Örgütsel İrtibatlar 

Ahmet Tuncay Özkan isimli şahsa ait olduğu bildirilen Küçükçekmece ilçesi Halkalı Dereboyu Cad. No.14 sayılı yerde bulunan depoda 25.09.2008 günü aramada  elde edilen 1 adet yeşil-kahve renkli 20 sayısı ile numaralandırılmış ajandanın içerisinde bulunan 1 adet A4 kağıdına el yazısı ile yazılan notlarda;

“Osman Gürbüz’e gittim. Yeşil Gebze Emn.telefon etmiş, Korkut Eken’in arkadaşı, esrar içiyor. Polisle çatışma olmuş, bir el çantası çamura saplanmış. Araç .2-14’lük Browning, 30-35 mermi, 3,5 milyarlık hamiline çek, jandarma komando elbise polis, telsizi 13..lambası, bir takım ipek kanlı elbise. Mehmet Apo’dan izin istedim. Gebze Emn.Md.gittim. Malzemeleri gördüm. Trakya’da bir kişinin çeki, yeşil, Osman Gürbüz, adam kaçmış, bulmak için gittim” ibarelerinin yazılı olduğu belirlenmiştir. 

9 nolu gizli tanık 12.03.2008 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızca alınan ifadesinde;

Veli Küçük’ü 1993’den beri tanıdığını, Veli Küçük’ün İbrahim GENÇ’in Sirkeci ve Mecidiyeköy’deki yazıhanelerine gidip geldiğini, Osman Gürbüz’ün eski suç ortağı olduğunu, Osman Gürbüz’ün Beyoğlu Sıraselviler’de bulunan yazıhanesini Habil Küçük’e tahsis ettiğini, Veli Küçük’ü de bu yazıhanede gördüğünü, samimi olmaya başladığını, 2002 yılı Aralık ayının başında bu yazıhanede Veli Küçük, İbrahim G., Esentürk Y., Muzaffer Tekin ve Osman Gürbüz’ün bulunduğu bir ortamda bir yazar resmini gösterdiklerini, “bu şahsın ölmesi gerekiyor, bunun karşılığı sana 1 milyon dolar teklif edeceğiz dediklerini, teklifin bizzat İbrahim G. tarafından yapıldığını, kendisinin askerden yeni terhis olduğunu, askeri cezaevinden de yeni çıktığını, şahısların paraya ihtiyacı olduğunu bildiklerini, onun için bu teklifi yaptıklarını, ancak kendisinin bu teklifi kabul etmediğini, bunun üzerine Veli Küçük’ün Osman Gürbüz’e dönerek ona “Osman bu iş gene sana düştü” dediğini, daha sonra basından Necip Hablemitoğlu’nun öldürüldüğünü öğrendiğini, Çerkez İbrahim lakaplı İbrahim Ç’nin Osman Gürbüz’e ait Balat’daki yazıhaneye sık sık gelip gittiğini, olaydan yaklaşık 6-7 ay sonra Şirinevler’deki Nargile Yakup isimli klupte Osman Gürbüz ile karşılaştığını, Osman Gürbüz’ün “Hablemitoğlu’nun parasını  masalarda bitirdik” dediğini, yanlarında Esentürk Y.’ın da bulunduğunu, Gazi Mahallesinde bir kahvehane olduğunu, o kahvehanenin taranmasını Osman Gürbüz’ün teklif ettiğini, ancak kendisinin bu teklifi kabul etmediğini, “yanlış yapmışlar, bu kahve taranacak, kim ölürse ölsün, kahvedekiler, kahve sahibi yanlış yapmışlar” dendiğini, ancak bu işi kendisinin yapmadığını, bilmediği bir işin altına girmeyeceğini, kendisinin kişisel bir husumetinin olmadığını, niye yapayım dediğini, çıkar amaçlı bir şeyler çıkarsa kendisinin ancak o şekilde işin içine gireceğini, Osman Gürbüz’ün gidip kahvehaneyi kendisinin taradığını, Gazi Mahallesindeki kahvehanenin meşhur Gazi olaylarının olmasının sebebi olan kahvehane olduğunu, Gazi eşiğinden dönüp İnönü Caddesinin üzerinde İsmetpaşa’nın üzerindeki kahvehane olduğunu söyledmektedir. 

Aynı tanık 04.06.2008 tarihli emniyetteki mülakatında, Osman Gürbüz’ün evinde kiracı olduğunu, Osman Gürbüz’ün Nurettin ELİBOL adına düzenlenmiş sahte istihbaratçı askeri uzman psikolog kimliği ile gezdiğini, Balat’daki yazıhanenin cephanelik olduğunu, 1995-1996  yıllarında Osman Gürbüz’ün Gazi Mahallesi’ndeki kahvenin taranması işini kendisine teklif ettiğini, ancak kabul etmediğini, bunun üzerine Osman Gürbüz’ün kahveyi kendisinin taradığını, Gazi olaylarının bu şekilde kahvehane taranması ile başladığını, Erdal, Kenedi, Süleyman, Ahmet, Aykut, Esentürk vesaire vesaire  Sedat Ş., Sedat Peker, Abdullah Sü bütün bu grupların işledikleri cinayetlerin hepsinin aynı merkezli olduğunu, Aykut S.’ in para elbise götürüp cezaevindeki işleri Sedat Ş.’ e verdiğini, bu şekilde Sedat Ş.’in isim yaptığını, grupların cezaevinde yaptıkları hadiselerin hepsinin ordan kaynaklandığını, grupların hepsinin bu yapı altında çalıştığını, bu yapının üzerinde Osman Gürbüz’ ün olduğunu, Osman Gürbüz’ ün Alanya Kumlu’ da otelinin olduğunu, bu otelin ilk sahibi olan Barcı Kamil’i Osman Gürbüz’ ün öldürdüğünü, ancak cinayeti Tarkan G.’in üstlendiğini, Osman Gürbüz ile Ziya C.’ ın beraber olduklarını, Korkut E., Osman Gürbüz, Ziya CAN, İbrahim G., Muzaffer Tekin ve Veli Küçük’ ün aynı grup olduklarını, bu kişilerin altında mafya gruplarının olduğunu, 
Osman Gürbüz, Aykut S., Erdal K., Abdullah S., Ahmet, Süleyman ve Semih Tufan’ ın iyi tanıştıklarını, bu kişilerin dost olduklarını beyan etmiştir. 

Tanık Aysel GELEŞ (Gürbüz) 11.11.2008 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızdaki ifadesinde özetle;

Osman Gürbüz ile 05.09.1995 yılında tanıştığını, İstanbul’a teyzesinin kızının yanına gitmek üzere İstanbul otogarına indiğinde sivil beyaz bir şahin marka arabanın yanına yanaştığını, içerisinde sivil giyimli iki şahsın olduğunu, şahısların polis olduklarını söyleyip polis kimliği ibraz ettiklerini, bir cinayet olayı dolayısıyla kendisinin ifadesine başvuracaklarını söyleyip Şahin marka araca bindirdiklerini, kendisini Taksim Sıraselviler’de bir ofise götürdüklerini, ofiste Osman Gürbüz’ü gördüğünü, kendisini ofisteki bir odaya hapsettiklerini, Osman Gürbüz’ün bu ofiste birçok kez ırzına geçtiğini, Osman Gürbüz’ün evlenme vaadiyle kendini kandırdığını, bu nedenle herhangi bir resmi makama şikayette bulunmadığını, daha sonra bu ofiste hayatını devam ettirmeye başladığını, bir süre sonra ofiste sekreter olarak çalıştığını, Osman Gürbüz’ü HACI olarak bildiğini, bir gün çalışma masasını temizlerken Nurettin ELIBOL isimli şahıs adına düzenlenmiş kimlik gördüğünü, kimliğin üzerinde psikolojik savaş uzmanı yazdığını, ancak kimlikte Osman Gürbüz’ün fotoğrafının bulunduğunu, ayrıca Ahmet TECER adına düzenlenmiş polis kimliği gördüğünü, kimliğin üzerinde yine Osman Gürbüz’ün fotoğrafının bulunduğunu, 

Ofiste bulunduğu süre içerisinde, Osman Gürbüz’ün yaptığı telefon görüşmelerine şahit olduğunu, telefon görüşmelerinde Osman Gürbüz’ün bir kişiye paşam diye hitap ettiğini, “nasıl yaparız paşam, dediğiniz gibi olsun” şeklinde sözler sarfettiğini, paşam diye bahsettiği şahsın Veli Küçük olduğunu Osman Gürbüz’den öğrendiğini, Osman Gürbüz’ün bazı konularda Veli Küçük’e danışıp ondan akıl aldığını, Osman Gürbüz’e Veli Küçük ile ne işin var dediğinde, “duymadın mı bu ismi, senin memleketinde görev yapıyor” dediğini, ancak Veli Küçük’ü ofiste hiç görmediğini, Osman Gürbüz ile 13.04.1998 tarihinde evlenip 19.07.2000 tarihinde boşandıklarını, boşanmadan önce 1998-1999 yıllarında Osman Gürbüz’ün İstanbul Balat’da birahane olarak kullanılan “Arkadaşımın Yeri” isimli iki katlı bir yeri ele geçirdiğini, bu yeri kendisinin üzerine yaptırdığını, boşanmaya yakın da bahse konu yeri Osman’ın ablasına devrettiğini ve Osman Gürbüz ile irtibatını kopardığını, Osman Gürbüz’ün cezaevine girmeden önce yasal bir işinin olmadığını, ancak Taksim’deki işyerine zaman zaman çantayla para geldiğini, ancak bu parayı da kimin ne için getirdiğini bilmediğini, sorduğu zaman da Osman Gürbüz’ün kendisine kızdığını beyan etmiştir.

Gizli Tanık Aydos 27.10.2008 tarihli beyanında;

1994-1996 yılları arasında adını öğrendiği Osman Gürbüz’ün sürekli olarak Hasan Atilla Uğur’un yanında bulunduğunu, sivil olarak gezip silah taşıdığını, kendisini MİT görevlisi olarak düşündüklerini, Altındiş kod Mehmet Emin K.’ın Hasan Atilla Uğur’a hediye ettiği Kubi tabir edilen Kaleşnikof marka tüfeği Hasan Atilla Uğur’un da Osman Gürbüz’e hediye ettiğini, Hasan Atilla Uğur’un Kütahya ilinde alay komutanı olarak çalıştığı dönemde Osman Gürbüz’ün de yanında olduğunu ifade etmiştir.

Gizli Tanık Kıskaç 30.11.2008 tarihli beyanında;

...Osman Gürbüz’ün Veli Küçük’ün adamı olduğunu, 2003 yılında Osman Gürbüz isimli şahıstan tehdit telefonları almaya başladığını, bu şahsın HACI lakabını kullandığını, Genelkurmay eski başkanı Doğan G.’in Hasdal Kışlası’nda zehirlenmeye çalışılması olayı sonrası emekli edilen Emekli Tuğgeneral Habil K. ile Taksim Sıraselviler’de ortak bir büro açtığını öğrendiğini, Osman Gürbüz’ü Habil K. ile Veli Küçük’ün tanıştırdığını, Osman Gürbüz’ün polisle çatışmaya girerek bir polis memurunun şehit edilmesi eylemini gerçekleştirdiğini öğrendiğini, Osman Gürbüz’ün bürosuna o dönem Korkut E., Veli Küçük, Ziya B., Kürşat Y. ve Sedat Peker’in de gelip gittiğini, Osman Gürbüz’ün ağabeyini öldürmek, uyuşturucu kaçakçılığı yapmak, polis öldürmek, Sarıgazi’de liseli bir kıza tecavüz etmek gibi ağır cezalık suçlardan arandığı bir dönemde 1997 yılı Nisan ayında Mehmet A. isimli şahsı tehdit etmekten yakalandığını, yakalandığı yerde birçok silah ve mühimmatın bulunduğunu, 12 yıl 8 ay ceza aldığını, 2001 yılı affıyla tahliye edildiğini, Osman Gürbüz’ün tahliye olduktan sonra bir süre ortalıktan kaybolduğunu, Ankara’da bir general tarafından Antalya’ya gönderildiğini, Veli Küçük aracılığıyla Antalya’daki JİTEM ile tanıştırıldığını, Antalya’da Semih K. ile birlikte Ayışığı gazetesini kurduklarını, gazetenin isminin Ayışığı olması gerektiğini Albay Hasan Atilla Uğur’un söylediğini, bu bilgiyi Semih K.’den öğrendiğini, bu arada birçok iş adamının tehdit edilmesi olayına karıştığını, 2002 yılında Hablemitoğu cinayeti sonrasında servetinin arttığını,Osman Gürbüz’ün tekrar İstanbul’a geldiğinde OVİT Telekom sahibi Hüseyin ve eski istihbarat yüzbaşısı Nejat Ç. tarafından Gazeteciler Sitesi’nde kendilerine daire kiralandığını, 2003 yılına kadar burada oturduğunu, Osman Gürbüz’ün tehditleri devam edince Bayrampaşa Tabur Komutanı olan ve önceden tanıdığı kişinin yanına giderek konuyu anlattığını, bu konularla ilgili defalarca ihbarlarda bulunduğunu, Osman Gürbüz’ün adamları olduklarını söyleyen Hüseyin ve Nejat Ç. isimli iki kişi ile Şirinevler’de görüştüğünü, her ikisinde de Akrep marka makineli silah olduğunu, kendisine “abiden ne istiyorsun, onun bizim gibi 2 bin tane silahlı adamı var” dediklerini, 2006 yılında Merter McDonalds’da buluşmak için sözleştiklerini, buraya giderek beklemeye başladığını, Osman Gürbüz’ün gelerek yukarıya çıktığını, adamlarının hepsinde silah olduğunu, Osman Gürbüz’ün karşısına oturup konuşmaya başladığını, Osman Gürbüz’ün kendisini polis müdürü olarak tanıdığını, ajandalarını çıkarıp görüştüğü generalleri gösterdiğini, kendisinin MİT tarafından yetiştirildiğini, Türkiye’de iki kişide bulunan PO2 kimliği taşıdığını, bu kimlikten bir kendisi bir de Abdullah ÇATLI’nın aldığını söylediğini, Cizre, Silopi ve Diyarbakır’ı çok iyi bildiğini, Ankara’da Jandarma Genel Komutanlığı’na elini kolunu sallayarak girdiğini, birçok kişiyi sorguladığını, Yeşil kod Mahmut Yıldırım ile senelerce beraber çalıştığını, Osman Gürbüz’ün sarhoş olduğu için kendisine açıldığını, hemen hemen birçok şeyi kendisiyle paylaştığını, konuşma esnasında 15 milyon dolara yakın parası olduğunu söylediğini, kısa sürede yüksek miktarda nasıl servet edindiğini sorduğunda cezaevinden çıktıktan sonra Levent Ersöz tarafından kendisinin Cizre ve Silopi bölgesine gönderildiğini, sorgulamalara katıldığını, bu arada 2 HADEP’linin kaybolması olayını gerçekleştirdiklerini söylediğini, Osman Gürbüz’ün Antalya’ya geldiğini PKK’lı otel sahipleri ile uyuşturucu kaçakçılığı yaparak servetine servet kattığını, Osman Gürbüz’ün ortağı olan Semih K. ile görüştüğünü, bu şahsın Osman Gürbüz’ün karanlık işlerini bildiğini, gözleri önünde otel sahibi iki kişiyi öldürerek ormana gömdüğünü söylediğini, Antalya’ya gittiğinde Osman Gürbüz’ün bürosuna uğradığını, Kuvayi Milliye bayrakları ve tabelalar olduğunu gördüğünü, internetten araştırarak Mersin’deki genel merkezinin telefonunu bulduğunu, aradığında karşısına Bekir Öztürk’ün çıktığını, Osman Gürbüz’ü sorduğunda şahsın Mersin’de ikamet ettiğini, Osman Gürbüz’ü tanımadığını belirterek kendisini Oktay Yıldırım’a yönlendirdiğini, kendisine Oktay Yıldırım’ın cep telefonu numarasını verdiğini, Oktay Yıldırım ile görüştüğünde Osman Gürbüz’ün Fikri Karadağ’ın başkanı olduğu dernekten olduğunu söylediğini, daha sonra Fikri Karadağ’ı aradığını, kendisine Osman Gürbüz tarafından tehdit edildiğini, bu yüzden Osman Gürbüz’ü mahkemeye verdiğini, Osman Gürbüz’ün pis işler yapan biri olduğunu anlattığını, 2007 yılı Nisan ayında Fikri Karadağ’ı havaalanından aracı ile aldığını, Fikri Karadağ’ın “bende 13 bin kişilik hain listesi var, benim elimde güneydoğuda savaşmış bir sürü emekli asker var, bizim bir gün elimize silahları alarak meclisi basacağımızdan dolayı tırsıyorlar” dediğini, Bir ara Oktay Yıldırım’ın kendisini aradığını “Veli Paşa gelecek seninle görüşecek” diyere kendisini Çamlıca Kız Lisesine çağırdığını, okula gittiğinde Oktay Yıldırım’ın kendisini karşılayıp Veli Küçük’ün yanına götürdüğünü, Veli Küçük’ün kendisine “Osman Gürbüz vatanseverdir, bizim adamımızdır, davadan vazgeçeceksin, yoksa senin için iyi olmaz” dediğini, yaklaşık 2 saat kadar konuştuklarını, kendisini açtığı davadan vazgeçirmeye çalıştığını, kendisine gözdağı vermek için “senin vurdurturum” dediğini, Veli Küçük’ün kendisini açtığı davadan vazgeçirmek istemesinin sebebinin Osman Gürbüz’ün 23,5 yıl ceza infazından kaynaklandığını, Osman Gürbüz’ün açtığı davadan dolayı 3 ay hapis cezası aldığını, bu dosyanın Yargıtay’ca onandığını ve Osman Gürbüz’ün infazının yandığını, Telefonla Oktay Yıldırım, Aziz E., Fikri Karadağ, Ali P., Osman Gürbüz, Bekir Öztürk, Hüseyin Görüm, Semih K. ve Rasim Görüm gibi birçok kişiyle görüşmelerinin olduğunu beyan etmiştir. 

Gizli tanık Yavuz’un 27.08.2008 tarihli beyanında,


1994 yılında şahit olduğu bir olayı anlatmak için müracaat ettiğini, o yıllarda Gebze Emniyet Müdürlüğü’nde görev yaptığını, tarihini tam olarak hatırlamadığını ancak mevsimlerden sonbahar olduğunu. Çalıştığı Asayiş Büro’ya geldiğinde Grup Amiri Komiser Muhittin SERT’in masası üzerinde; 2 adet tabanca olduğunu, 1 tanesinin şarjörlü Smith Wesson marka 9 mm. Çapında tabanca, diğerinin Magnum marka 9 mm. Çapında tabanca olduğunu. Bu tabancalara ait 9 mm çapında 20’ye yakın mermi bulunduğunu.  Bunlardan hariç 1 adet kelepçe, bir adet tepe lambası, 5 Milyar TL’lik hamiline düzenlenmiş çek, bir adet ekranı kırık cep telefonu (markasını hatırlamadığı, ancak o tarihlerde yeni çıktığından çok az kişide cep telefonu olduğundan iyi hatırladığını ), bir adet siyah beyaz olarak düzenlenmiş sahte nüfus cüzdanı, bir adet öğretmenevi giriş kartı ( sahte isme düzenlenmiş olduğu), başka kurumların da giriş kartlarının olduğu, ancak hangi kurumlar olduğunu hatırlamadığını. bu malzemelerin ne olduğunu sorduğunda orada bulunan grup amirinin MUHİTTİN SERT, ASLAN KADAKAL ve Kemal isminde soy ismini hatırlamadığı kendisinden yaşlı olan bir polis memurunun kendisine “gece 04:00 sıralarında isminin sonradan OSMAN GÜRBÜZ olduğunu öğrendikleri şahısla Osman Yılmaz Mah. Develi Durağında motorize ekipler devriye gezerken karşılaştıklarını, şahsın elinde siyah bir çanta ve yaya olarak gezmesinden şüphe edip durdurduklarını, nereye gittiğini sorduklarında; polis olduğunu aracının az ilerde arıza yaptığını, İstanbul istihbaratta çalıştığını, aracının arıza yapması üzerine de evine yaya olarak gittiğini söylemesi üzerine ekibin başında bulunan MUHİTTİN SERT’in, haber merkezine anons ettiğini bir meslektaşımızın aracının arıza yaptığını bu nedenle çekici gönderilmesini istediğini, bu sırada şahsın elinde o tarihte istihbarat şubesinde çalışanların kullandıkları küçük telsiz bulunduğunu görmesi üzerine ilk etapta kendisinden şüphelenmediğini. Küçük telsizin İstanbul Polisinin konuşmalarını net bir şekilde çektiğini. Bunun üzerine sohbete başladıklarını. Bu sırada OSMAN GÜRBÜZ’ün Muhittin SERT’e komiser misiniz diye sorduğunu “Evet Komiserim “ demesi üzerine OSMAN GÜRBÜZ’ün kendisinin de komiser olduğunu İstanbul Polis akademisinden mezun olduğunu söylediğini komiser MUHİTTİN SERT’in de İstanbul’da polis akademisinin olmadığını bildiğinden şahıstan şüphe ederek kimliğini ibraz etmesini istediğini, Şahıs sahte polis kimliğini komiserimize uzatığını, komiser Muhittin’in kimliği incelemeye başladığında OSMAN GÜRBÜZ’ün E5 istikametine doğru kaçmaya başladığını. Bunun üzerine Muhittin SERT’in peşine düşerek yarım şarjör fişeği, OSMAN’ın üzerine doğru  ateş ettiğini OSMAN GÜRBÜZ’ü yaraladığını, OSMAN GÜRBÜZ’ün yaralı bir şekilde  E5 karayolundan karşıya geçtiğini    araç akışından dolayı kendisini yakalayamadıklarını. Ayrıca OSMAN GÜRBÜZ’ün bağırarak “beni takip etmeyin sizi vurmak istemiyorum peşimden gelmeyin” dediğini, Muhittin komiser’in peşinden gitmeye devam edince kendisine bir el ateş ettiğini ve Muhittin komiser”in orda yatıp beklediğini, ilk Osman GÜRBÜZ ile karşılaştıkları yerde bir adet siyah Ceymis Bond (James Bond) tabir edilen çanta olduğunu içine baktıklarında bir kısım belgelerden OSMAN GÜRBÜZ’ün ev adresini tespit etmiş olduklarını, hemen Gebze Köşklü Çeşme Mahallesi Çakallı Deresinde bulunan evine giderek yaptıkları araştırmada evin içinde OSMAN GÜRBÜZ’ün kıyafetini değiştirip kaçmış olduğunu, kan lekeleri bulunan pantolonunun evde bulunduğunu tespit ettiklerini. Çevrede yaptıkları araştırmada komşularının o evde oturan şahsın markalı arabalarla gelip giden evli bir çocuklu birisi olduğunu ismini bilmediklerini, şahsın oturduğu yer mevki olarak gecekondu mahallesi olmasına karşın binmiş olduğu araçların Mercedes, BMW gibi pahalı arabalar olmasının insanların dikkatini çektiğini ifade ettiklerini. Ayrıca evin içindeki gardroptada bol miktarda takım elbise olduğunu tespit ettiklerini.   Osman GÜRBÜZ’e ait olan ve arıza yaptığını söylediği son model BMW marka açık mavi renkli aracı emniyetin önüne çektirdiklerini, Kendisinin sabah göreve geldiğinde büronun önünde bu aracı  gördüğünü. Kapılarını açamadıklarını, yapılan araştırmada da İHLAS’tan birinin üzerine kayıtlı olduğunu” söylediklerini. Konuşulanları tam olarak hatırlamadığını. O dönemde OSMAN GÜRBÜZ’ün yakalanmadığını. 1997 veya 1998 yıllarında şark görevini yaptığı sırada aktüel haberlerin bulunduğu bir dergide bacağı sarılı ve iki polisin arasında OSMAN GÜRBÜZ’ün fotoğrafını gördüğünü. O zaman yakalandığını öğrendiğini. Hatta o dönemde susurluk soruşturması ile ilgili televizyonlarda haberler yayınlandığını. Eyüp AŞIK’ın televizyonda bir programa çıkarak önceki yıllarda OSMAN GÜRBÜZ’ün Gebze Emniyet Müdürlüğü tarafından yakalandığını baskı üzerine serbest bırakıldığını söylediğni. Anlattığı olayları bizzat komiser Muhittin SERT ve Arslan KADAKAL’dan ayrı zamanlarda dinlediğini. Her ikisinin de o gece OSMAN’ı yakalayamadıklarını söylediklerini. Yakalayamama nedenlerinin de E5 karayolundaki yoğun trafik akışının ve polis memurlarının yaşlarının ileri olması olduğunu söylediklerini. 


Kendisinin olayın akabinde ele geçirilen silahların kriminal raporlarını almak için görevlendirildiğini. Silahları mühürlü olarak bir poşet içersinde yazı ile birlikte verildiğini. Onları İstanbul’a getirmek üzere Emniyet Müdürlüğünün merdivenlerinden inerken Mukait EROL AYDIN’nın kendisini çağırdığını, kendisine “geri dön iş değişti” dediğini. O arada komiser Muhittin’in odasına girip çıktığını. Yaklaşık yarım saat kadar koridorda beklediğini. Elindeki poşet ve silahları da geri aldıklarını. Tekrar mukait odasına çağrıldığını ve bu sefer büyük bir zarf içersinde zımbalanmış vaziyette malzemeler bulunan poşetin kendisine verildiğini. İçinde ne olduğu söylenmediğini. Bunları Ankara’ya götüreceksin Emniyet İstihbarat Daire Başkanlığında görevli olduğunu, belirttikleri küçük bir not kâğıdına ismi yazılı olan şahsa teslim etmesi gerektiği söylendiğini kendisinin resmi bir araçla mukait EROL tarafından gişelere kadar götürüldüğünü ve orada bir otobüse binerek Ankara’ya gittiğini. Ankara’ya vardığında İstihbarat Daire Başkanlığı’na gittiğini. Girişteki görevli polis arkadaşa elindeki notta yazılı olan şahısla görüşmek istediğini söylediğini. O kâğıtta Emin ASLAN isminin yazılı olduğunu görünce görevli polis arkadaşın “sen memur musun” dediğini. Kendisinin evet deyince “Devrem bu şahıs daire başkanı sen bunla nasıl görüşeceksin” dediğini. Bunun üzerine sekreterliğini yapan ancak ismini bilmediği baş komiser ile telefonla görüştüğünü. Kendisine “ Yukarı çıkmana gerek yok malzemeleri girişteki polis arkadaşa tutanakla teslim et” dediğini kendisinin de içinde hangi malzemeler olduğunu bilmediğini, kendisine mukait EROL AYDIN’ın vermiş olduğu poşet içersindeki zarfı teslim ettiğini. Ve oradan ayrıldığını. 


Kendisi Ankara’ya gitmeden önce arkadaşlar arasında KORKUT EKEN’in Gebze Emniyet Müdürünü aradığını silahlar ile ilgili işlem yapılmamasını istendiği konusunda konuştuklarını duyduğunu.  


Bu olaydaki şahsın OSMAN GÜRBÜZ olduğu nereden öğrendiği sorulduğunda.


Cevaben, Osman GÜRBÜZ’ün olay yerinden kaçtıktan sonra evinde yapılan aramada elen geçirilen belgelerden Polis kimliğinin sahte olduğunu ve kanlı elbisenin bulunduğu evdeki belgelerden kaçan şahsın Osman GÜRBÜZ’e ait olduğunun belirlendiğini. Kendisinin oradan bildiğini. Daha sonra yapmış olduğu araştırmalardan OSMAN GÜRBÜZ ile ilgili bir soruşturma yapıldığını duyduğunu. Ancak kişisel yorumuna göre kriminale götürmek üzere aldığı silahların geri istenmesi ve üst düzey kişilerin telefon açmaları nedeni ile olay yerinde ele geçirilen iki adet silahın değiştirilmiş olabileceği kanaatine vardığını.


Söz konusu silahların nereden ele geçirildiği konusunda bilgisi olup olmadığı sorulduğunda,


Cevaben, Kendisi olay günü komiserin masasının üzerinde 2 adet tabanca gördüğünü. Ancak bu silahların şahsın evinden mi yoksa çanta içinden mi ele geçirildiğini tam olarak bilemediğini.  Tek bildiğinin 2 adet 9mm çapında silah olduğunu söylediği. 

Devamla kendisinin Emniyet Müdürlüğü önünde gördüğü OSMAN GÜRBÜZ’ün kullandığını söylenen BMW marka açık mavi renkli otomobilinde Kocaeli İl Emniyet Müdürlüğü’ne teslim edildiğini. Akıbeti hakkında bilgiye sahip olmadığını.  İsimlerini belirtmiş olduğu komiser Muhittin SERT’in halen Çorlu İlçe Emniyet Müdürlüğü görevinde iken Tekirdağ İl Emniyet Müdürlüğü emrine verildiğini, Arslan KADAKAL’ın Gebze’den emekli olduğunu, halen İstanbul’da ikamet ettiğini. O dönemde Mukayit olarak görev yapan EROL AYDIN’nın da emekli olduğunu halen Pendik ilçesinde sahilde Şöhret İşkembe isminde işyeri çalıştırdığını bildiğini. O tarihlerde genç memur olduğu için daha çok getir götür işlerinde görevlendirildiğini. İçeride neler konuşulduğunu tam olarak bilemediğini


O dönemlerde VELİ KÜÇÜK’ün Kocaeli İl Jandarma alay komutanı olarak görev yaptığını. DİLOVASI’nın jandarmaya bağlı olduğunu. O dönemde birçok faili meçhul cinayet olayının o bölgede olduğunu duyduğunu. Hatta DÜNDAR KILIÇ’ın DİL-Koop ile bağlantılı olduğunu o çevredeki insanlardan duyduğunu. Zaten Dil-Koop binasının renginin bile kızıl olduğunu. Duyduklarına göre oradaki yöneticilerin DHKP-C ile bağlantılı kişiler olduğunu öğrendiğini. Emniyet bölgesinde olsa da gereğini yapsak diye arkadaşlar arasında konuştuklarını. Çünkü büyük bir yerleşim yeri olduğunu. Ama polis teşkilatı olmadığını. Jandarmaya bağlı olduğunu. Birçok illegal olayın o bölgede gerçekleştiğini. Kendisinin olay hakkında bilgi ve görgüsünün bundan ibaret olduğunu. Beyan etmiştir.

Yapılan araştırmada; Şüphelinin 01.12.1994 tarihinde Gebze ilçesinde aracının şarampole yuvarlandığı, yanına yaklaşan görevli polis ekibine hedef göstermeksizin ateş ettiği, Osman Gürbüz’ün Ahmet Tecen adına düzenlenmiş sahte polis tanıtım kartıyla yakalandığı, bu olay dolayısıyla hakkında Gebze Emniyet Müdürlüğünce yasal işlem yapıldığı, şüpheli Osman Gürbüz’ün 04.04.1997 tarihinde İstanbul Beyoğlu ilçesinde 2 adet ruhsatsız silah, Nurettin Elıbol adına düzenlenmiş üzerinde kendi fotoğrafı yapışık vaziyette polis tanıtma kartı, yine Nurettin Elıbol adına düzenlenmiş üzerinde kendi fotoğrafı yapışık vaziyette binbaşı kimlik kartı ve Silahlı Kuvvetlere ait misafir giriş kartının ele geçirildiği ve hakkında Beyoğlu Emniyet Müdürlüğünce yasal işlem yapıldığının tespit edilmiştir.

Tapu kayıtlarında yapılan araştırmada; İstanbul Fatih Balat Karabaş Mah.Ayvansaray Mevkii 515 pafta, 2821 ada, 7 parsel numaralı binanın 22.05.1998 tarihinde Aysel AkBulut(Gürbüz) tarafından Şehriban Şener’e satıldığının tespit edildiği, bu şekilde Osman Gürbüz’ün Balat’da yazıhanesi bulunmadığı yönündeki beyanının çürütüldüğü, şüphelinin tapu kayıtları ile Fatih Balat’da eski eşi Aysel Akbulut (Gürbüz) adına gayrı menkulü bulunduğunun anlaşılmaktadır.

Kemer Kaymakamlığı tapu sicil müdürlüğünün 08.07.2008 tarih ve 1231 sayılı yazısına göre şüpheli Osman GÜRBÜZ’ün 10.12.2002 Antalya Kemer Çamyuva köyü böğürtlen özü mevkiinde 1903 parsel 200 milyar bedelle ihale ile satın aldığı, şüphelinin uzun süre ceza evinde yattıktan kısa bir süre sonra ve hablemitoğlu cinayetinden hemen önce yüksek bedelle mülk edinmesi de, 9 nolu Gizlii tanığın beyanlarını doğrulamaktadır.

e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Şüpheli Osman Gürbüz’ün Mehmet Fikri Karadağ ve Veli Küçük ile irtibatlı olduğu,  Kuvayi Milliye Derneği’nin kuruculuğunu ve başkanlığını yapan Paşa kod Fikri Karadağ’ın örgütçe temin edilen tetikçiler ile gizli görüşmeler yapmak için çalıştığının fiziki takip tutanaklarından anlaşıldığı, dernek çatısı altında silahlı tetikçi grupları örgütlediği, bazı kişilerin öldürülmesi için organizasyon yaptığı, tetikçilerle yüzyüze görüştüğü, Osman Gürbüz gibi tetikçileri dernek çatısı altına aldığı, bir kısım dernek üyelerine dernek çatısı altında “bu uğurda ölmek var, öldürülmek var, öldürmek var” şeklinde şiddet içeren yemin merasimi düzenlendiği, ayrıca 13500 kişilik hainler listesi hazırladığı, derneğin sivil toplum görüntüsü altında ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ içerisinde faaliyet gösteren silahlı eylem gerçekleştirme kabiliyetine sahip hücre yapılanması içerisinde olduğu, Osman Gürbüz’ün de Fikri Karadağ’a bağlı olarak faaliyet yürüttüğü, Fikri Karadağ’ın emri altındaki tetikçilerden olduğu, şüpheli Osman Gürbüz’ün öz ağabeyini öldürmekten dolayı hüküm giydiği, af kanunu ile cezaevinden çıktığı, her türlü yasadışı eylemde kullanılabilecek vasıflara sahip olduğu, Antalya ilinde 06.04.2008 tarihinde üniversite içerisinde meydana gelen ve öğrencilerin üzerine ateş edilerek kaos ve kargaşa çıkmasına sebebiyet verilmesi olayı  ile de irtibatlı oduğu, bu hususa telefon görüşmeleri yaptığı, basit gibi görünen bir eylemle dahi şehirde huzur ve güven ortamının kolayca bozulabildiği görülebilmektedir.

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN örgütsel belgelerinde terör örgütlerini kontrol altına alma, naylon terör örgütleri kurma, bu örgütleri kullanma ve yönetmenin örgütün ana stratejilerinden biri olduğu belirtilmektedir. 

Gazi olayları ve Necip Hablemitoğlu cinayeti sonrasında ülkede kaos ve güvensizlik ortamının oluştuğu, terör örgütünün amaçlarından birinin de kaos çıkarmak ve güven ortamını bozmak olduğu, örgütün bu amacını gerçekleştirmek maksadıyla da kendisi ile irtibatlı tetikçileri kullandığı, şüpheli Osman Gürbüz’ün örgütün kullandığı tetikçilerden biri olduğunun tespit edildiği, şüphelinin yasal olmayan faaliyetlerini daha rahat icra edebilmek için sahte polis ve askeri kimlik kullandığı, 12.03.1995 tarihli Gazi olaylarının ilk kurşunu sıkmak suretiyle başlatıcısı olduğuna dair DHKP-C terör örgütünün dokümanlarında adının geçtiği, Necip Hablemitoğlu’nun öldürülmesi eylemini gerçekleştirdiğine dair gizli tanık beyanı bulunduğu, Osman Gürbüz, Durmuş Anuçin ve diğer şüphelilere izafe edilen Necip Hablemitoğlu’nun öldürülmesi ile ilgili isnadın suç yeri itibariyle mevcut soruşturma evrakımızdan tefrik edilerek soruşturma defterinin 2008/1691 numarasına kaydedildiği, Necip Hablemitoğlu’nun öldürülmesi ile ilgili soruşturma dosyasının da 04.11.2008 tarihinde yetkisizlik kararı ile suç yeri itibariyle CMK.nın 250.maddesiyle yetkili Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı’na gönderildiği ve bu isnat ile ilgili soruşturmaya Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı’nca devam edildiği tespit edilmiştir.

Şüphelinin Gazi Mahallesi olaylarının başlamasına sebep olan kahvehanenin taranması eylemin de kahvehaneye ilk ateş eden kişi olması ile ilgili yukarıda belirtilen deliller bu konuda halen Cumhuriyet Başsavcılığımızca yürütülmekte olan soruşturma dosyasına gönderilmiştir. 

Yukarıdaki açıklamalar doğrultusunda;

Osman Gürbüz’ün ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNE üye olmak suçundan eylemine uyan TCK.nın 314/2, 53, 58/9, 63 ve  3713 sayılı kanunun 5.maddesi gereği cezalandırılması talep edilmiştir. 

35-Şüpheli Arif Doğan

a-Savunmaları

    Emniyet beyanı;

1983 yılında Jandarma Genel Komutanlığı Karargahına dahil olduğunu, İstihbarat Başkanlığı İHKK Şube Müdürlüğü’nde Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı’ nı kurarak 8 yıl burada çalıştığını, Türkiye geneli ile alakalı görev yaptığını, ancak görev alanının Doğu ve Güneydoğu Anadolu olduğunu, 

Yakalanan şüphelilerden Veli Küçük’ ü tanıdığını, zira 1990 yılında Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı görevini Veli Küçük’ e devrettiğini, İstihbarat Grup Komutanlığının merkezinin Ankara’ da bulunduğunu ve Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığına bağlı olarak görev yaptığını, Veli Küçük’ ün Jandarma generali olmasından sonra yüz yüze veya telefonla jandarma teşkilatı ile alakalı görüştüğünü, diğer şahısları tanımadığını, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ ile bilgi ve alakasının olmadığını, örgütü basından öğrendiğini, örgütsel faaliyetinin söz konusu olmadığını, 

Sedat Peker’ i tanıdığını, 1984-1985 yıllarında tanıştığını, kendisi ile ağabey, kardeş gibi görüşmeleri olduğunu, Mehmet Şener Eruygur’ u Jandarma Genel Komutanlığı yaptığı dönemden tanıdığını, emekli olduktan sonra özel koruma kararının kaldırıldığını, bu konu için görüştüğünü, kendisi ile ilgilendiğini, 

Bir kısım şüphelilerden ele geçen örgütsel dokümanlardan haberi olmadığını, Beykoz Polonezköy yolu No:117 sayılı yerde bulunan deponun mülkiyetinin İslam olarak bildiği Muzaffer Öztürk isimli şahsa ait olduğunu, Muzaffer Öztürk’ ün bu yerde Turabi Emlak ismiyle emlakçılık yaptığını, emlak bürosunun arka tarafındaki boş bulunan depoyu da kullanmak üzere kendisine verdiğini, eşyalarını buraya taşıttırdığını, depoda bulunan eşyaların kendisine ve Jandarma İstihbarat Grubunda kendisi ile beraber görev yapan bazı rütbelilere (örn.Cem Ersever gibi) ait olduğunu, depoyu 1 yıldır kullandığını, bu eşyaların daha önce Muzaffer’ in ağabeyi İsmail Öztürk’ e ait depoda bulunduğunu, İsmail’ in bu yeri başkalarına kiraya vermesinden sonra bahse konu yeri boşaltmak zorunda kaldığını, Muzaffer Öztürk’ ü, İslam olarak bildiğini, Sadettin S.’ ın ortağı olduğunu, deponun mülkiyetinin bu şahıslara, depo içindeki malzemelerin ise kendisine ait olduğunu, bu şahıslarla ticari ilişkisi bulunmadığını,

Depoda ele geçirilen 2 adet kaleşnikof marka silahtan, beyaz menevişe renkli olanın kendisine ait olduğunu, tüfeği kendisine eski Asayiş Komutanı Hulusi Sayın’ ın OHAL bölgesinde kullanmak üzere verdiğini, tüfeğe ait belgenin şuanda nerede olduğunu bilmediğini, diğer kaleşnikof silahı Cem Ersever’ in koymuş olabileceğini, ancak bu silahın kendisinde olduğunu unuttuğunu, 

Smith Wesson marka tabancanın kendisine ait olduğunu, bu tabancanın da Hulusi Sayın tarafından belgesi ile verildiğini, diğer tabancanın Cem Ersever’ in arkadaşlarından birine ait olabileceğini, 

3 adet av tüfeğinin kendisine ait olduğunu, ancak sahiplik belgelerinin nerede olduğunu bilmediğini, 

Depoda ele geçen yaklaşık 650 gr. esrar maddesini Jandarma İstihbarat Grubu olarak uyuşturucu mücadelesinde yemleme olarak kullanılmak üzere aldıklarını, ancak bu esrarın depoda unutulduğunu, esrar ticareti yapmadığını,  

Ses kayıt cihazı, çağrı cihazları, uydu iletişim cihazları ile el telsizlerinin kendisine ait olduğunu, bunları piyasadan satın aldığını ve kendi ihtiyacı için kullandığını, 

Adil T.’ ı emekli olduktan sonra tanıdığını, bu şahsın itirafçı olarak Jandarma İstihbarat birimlerinde hizmet ettiğini duyduğunu, Adil T.’ ın cezaevinde olduğunu öğrendiğini, kendisi ile herhangi bir ilişkisinin olmadığını,

Jandarma Genel Komutanlığı’ nda arşivlenmesi gereken gizli belgeleri depoladığını, zira mesai saati dışında bile istihbari konularda çalışma yaptığını, bu belgeleri özel deposunda saklama ihtiyacı duyduğunu, bu belgeleri dışarı çıkartmanın Yasak olduğunu bildiğini, PKK ve DHKP/C terör örgütü mensuplarının ifadelerini sakladığını, bunun sebebinin kendilerini takipte tutmak ve bunlar hakkında bilgi kaynağı oluşturmak olduğunu, 

Doğu ve Güneydoğu bölgelerindeki aşiretlerle ilgili bilgileri istihbari çalışma yapmak için arşivlediğini, yöre halkının genelde terör örgütün meyilli insanlar olduğunu, emekli olduktan sonra da bu dosyaların kendisinde kaldığını,

1999 yılında Ankara’ da MSB isimli güvenlik şirketi kurduğunu, şirketin ortaklarının Mehmet TÜMER, Salih MİT ve Bülent ORAKOĞLU olduğunu, ancak şirketin faaliyete geçemediğini,

JİTEM’ in açılımının jandarma istihbarat ve terörle mücadele olduğunu, kendisinin de jandarma istihbarat grup komutanlığı görevi yaptığını, bazı belgeleri deposunda arşivlediğini, ancak bunları iade etmeyi unuttuğunu, 

PKK’ nın gençlik yapılanması olan YDGH(Yurtsever Demokratik Gençlik Hareketi)  içinde faaliyet gösteren şahıslara yönelik 07.01.2008 tarihinde Ankara TEM Şube Müdürlüğü görevlilerince yapılan operasyonda Abdulkerim B. isimli şahsın yakalandığı, şahıstan ele geçen cep telefonuna takılı 0543 … numaralı sim kartın hafızasında Arif Doğan adına kayıtlı 0532 …. numarasının kayıtlı olduğu hususu şüpheliye sorulduğunda cevaben; Abdulkerim B.’ u tanımadığını, telefon numarasının bu şahısta bulunma sebebini bilmediğini, JİTEM’ İ 1987 yılında İstihbarat Daire Başkanlığı’ na bağlı olarak kurduğunu, ancak uyuşturucu ve silah kaçakçılığı yapmadığını,

Adına kayıtlı 0532  283 89 24 numaralı hat ile 19.03.2004 tarihinde Sedat Peker’ in adamlarından olan İsmet Ö. ile yaptığı  görüşmede İsmet Ö.’ ın kendisine  bir emanet vermek için yerini öğrenmeye çalıştığı hususu sorulduğunda cevaben; gerek İsmet Ö.’ ı gerekse bu şahısla yaptığı söylenen telefon görüşmesini hatırlamadığını beyan ettiği,

Volkan GEZMİŞ isimli şahsı tanımadığını, belirtilen telefon görüşmesini hatırlamadığını beyan ettiği,

İstanbul Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne 15.08.2008 günü gelen bir ihbarda, ismini belirtmeyen bir şahıs, kendisinin Veli Küçük’ ün en iyi adamı olduğunu, kendisi ile birlikte yarbay rütbesinde görevli Savaş Subay olduğunu bildiği, Kadir ve Feramus isimli şahısların illegal yapılanmaya gittiğini, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnde çok önemli konumlarda bulunduğunu, Savaş, Kadir ve Feramus’ un henüz deşifre edilemediğini, kendisinin çetenin eylemlerini anlatabileceğinin belirttiği hususu sorulduğunda cevaben; hiç kimsenin adamı olmadığını, Savaş, Kadir ve Feramus isimli şahısları tanımadığını beyan etmektedir.

    Savcılık beyanı;

İfadesi alınmamıştır.

      Sorgu beyanı;

Ankara 11.Ağır Ceza Mahkemesindeki ifadesinde;

İstanbul Çavuşbaşı’nda ki depoda bulunan malzemelerin genel olarak kendisine ait olduğunu, bu deponun kendisi tarafından kullanıldığını, İstihbarat Grup Komutanı olarak görev yaptığını, yakın çalışma arkadaşlarının bir kısım silah ve belgelerinin kendisinin belirlediği depolarda bulunduğunu, depoda bulunan 2 adet kaleşnikof tüfekten beyaz menevişe renkli olanın kendisine ait olduğunu, bu tüfeğin kendisine Hulusi Sayın tarafından verildiğini, belgesinin nerede olduğunu hatırlamadığını, Smith Wesson marka silahın da kendisine ait olduğunu, bu silahın da Hulusi Sayın tarafından kendisine belgesi ile verildiğini, 

Kendisinin grup komutanı olduğunu, Cem Ersever’ in de yardımcısı olduğunu, kendisine ait sandıkların gruptaki arkadaşları tarafından ortak kullanıldığını, kendisine ait olmayan silahların arkadaşları tarafında konulmuş olabileceğini, 3 adet av tüfeğinin kendisine ait olduğunu, sahiplik belgelerinin bulunduğunu, depodaki telsizlerin askeri malzeme olmadığını, piyasadan parayla aldıklarını, 

Depodaki mermilerin depodaki tabanca ve tüfeklere ait olabileceğini, bunların kendisiyle ilgisi olmadığını, grup içinde yer alan Cem Ersever’ in mermilere hobisi olduğunu, depodaki mermilerin gruptaki arkadaşlarına ait olabileceğini, MKE’ ye ait mermilerin Cem Ersever’ in topladığı mermiler olduğunu, 

Depoda bulunan uçaksavar mermilerinin imha edilecek türden olduğunu, bunların bir kısmını çalıştığı bürokratlara masa süsü olarak hediye ettiğini,

Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı ve JİTEM Grup Komutanlığı görevlerinde bulunduğunu,

JİTEM’ in, üst düzey yetkili komutanların bilgisi ve kararları doğrultusunda denenmek üzere kurulmuş bir yapılanma olduğunu, kendisinin de bunun kurucusu olduğunu, faaliyet alanının OHAL bölgesi olduğunu, kadrolu elemanının bulunmadığını, mesai sonrası saatlerinden zaman ayırmak suretiyle bu yapılanma içerisinde terörle mücadele ettiklerini, üst düzey görevleri kapsamında pek çok belgenin elinden geçtiğini, bu belgelerin suretlerini edindiğini ve muhafaza ettiğini, 

Uyuşturucu ile mücadele ettiğini, operasyonlarda yem olarak uyuşturucu kullandıklarını, depodaki uyuşturucunun da bu amaçla kullanıldığını, suçlamayı kabul etmediğini beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar ve Deliller

İstanbul ili Beykoz ilçesi Polonezköy yolu No.117 sayılı yerde yapılan aramada; bahse konu işyerinin 3 ayrı oda ve müştemilattan oluştuğu, en dipte bulunan 40m² büyüklüğündeki odada 30-35 civarında, tahtadan yapılmış, kapaklı, üzerinde asma kilidi bulunan 100x50x60 cm. ebatlarında kutuların olduğu, kutularda yapılan aramada;


-(1) adet 9mm çaplı L 59393 seri numaralı Browning marka tabanca,
tabancaya ait;




(1) adet şarjör,

A. (1) adet üzerinde herhangi bir seri numarası bulunmayan, namlu üzerinde 38 special ibaresi bulunan Smith & Wesson marka toplu tabanca, tabancının topu içersinde;

B. (3) adet MKE yapımı 9,65mm çaplı fişek,

C. (1) adet üzerinde R.P38 SPL ibaresi bulunan fişek,

D. (1) adet üzerinde WCC74 ibareleri bulunan fişek,

E. (5) adet GECO marka 7,65mm çaplı fişek,

F. (3) adet SBF marka 7,65mm çaplı fişek,

G. (1) adet HP marka 7,65mm çaplı fişek,

H. (10) adet MKE yapımı 9mm çaplı fişek,

I. (2) adet üzerinde 380 AUTO SW ibareleri bulunan boş kovan,

J. (4) adet MKE yapımı 9mm çaplı boş kovan,

K. (2) adet MKE yapımı 9mm çaplı boş kovan,

L. (1) adet MKE yapımı 9mm çaplı boş kovan,

M. (1) adet FNM85-1 7,62x39 ibaresi bulunan boş kovan,

N. (1) adet üzerinde ZV77 ibaresi bulunan boş kovan,

O. (9) adet üzerinde MKE yapımı 9,65mm çaplı boş kovan,

P. (4) adet üzerinde R.P38 SPC ibaresi bulunan boş kovan,

Q. (5) adet üzerinde SBP-6,35 ibaresi bulunan fişek,

R. (4) adet GECO marka 7,65mm çaplı fişek,

S. (8) adet MKE yapımı 9mm çaplı fişek,

T. (1) adet SBF marka 7,65mm çaplı fişek,

U. (1) adet MKE yapımı 9mm çaplı fişek,

V. (5) adet üzerinde R.P38 SPC ibareleri bulunan boş kovan,

W. (5) adet üzerinde WW-38 Special ibaresi bulunan fişek,

X. (2) adet üzerinde RP38 SPL ibaresi bulunan fişek,

Y. (60) adet MKE yapımı 9,65mm çaplı fişek,

Z. (1) adet üzerinde Western 38 Special ibaresi bulunan fişek,

AA. (72) adet üzerinde FNM-85-7,62x39 ibaresi bulunan fişek,

AB. (2) adet HP 7,62x39 ibareli fişek,

AC. (4) adet NK1974 ibaresi bulunan fişek,

AD. (10) adet VA işareti bulunan fişek,

AE. (3) adet üzerinde Arapça ibareler olduğu değerlendirilen fişek,

AF. (23) adet üzerinde çeşitli rakamlar bulunan fişek,

AG. (1) adet üzerinde 56E ibaresi bulunan şarjör,

AH. (1) adet üzerinde 68 ibaresi bulunan şarjör,

AI. (1) adet üzerinde 70B ibaresi bulunan şarjör,

AJ. (2) adet siyah renkli kaleşnikof marka fişek,

AK. (1) adet 129441 seri numaralı av tüfeği,

AL. (1) adet 7618 seri numaralı av tüfeği,

AM. (1) adet 40559 seri numaralı kaleşnikof marka otomatik tüfek,

AN. (1) adet üzerinde 1952-4291 ibaresi bulunan nikelaj kaplı kaleşnikof marka tüfek, tüfeğe ait;

AO. (1) adet şarjör, şarjöre basılı vaziyette;

AP. (25) adet 7,62mm çaplı, üzerinde FNM-85-7,62x39 ibaresi bulunan fişek,

AQ. (1) adet siyah renkli kaleşnikof şarjör,

AR. (1) adet 3345 seri numaralı otomatik av tüfeği,

AS. (37) adet uçaksavar mermisi olduğu değerlendirilen boş kovan,

AT. (8) adet üzerinde herhangi bir ibare bulunmayan uçaksavar mermisi,

AU. (100) adet MKE yapımı 9,65mm çaplı fişek,

AV. (50) adet üzerinde 12cal Clup Le Forri ve Sinda ibaresi bulunan av tüfeği fişeği,

AW. (1) adet üzerinde PORST-ULTRA ibaresi bulunan dürbün,

AX. (10) adet MKE yapımı 9mm çaplı fişek,

AY. (7) adet üzerinde R.P 38 SPL ibaresi bulunan fişek,

AZ. (4) adet üzerinde WW Süper 38 Special ibaresi bulunan fişek,

BA. (2) adet üzerinde Luger marka uç kısmı delik fişek,

BB. (2) adet siyah renkli ve nikelaj kaplı şarjör,

BC. (8) adet l'den 8'e kadar numaralandırılmış Raks - VHS ibareli videokaseti,

BD. (9) adet l'den 9'a kadar numaralandırılmış mikro kaset,

BE. (8) adet l'den 8'e kadar numaralandırılmış çeşitli markalarda ses kaseti,

BF. (700) adet 9mm çaplı MKE yapımı fişek,

BG. (20) adet 9mm çaplı kısa 9 tabir edilen fişek,

BH. (25) adet MKE yapımı Parabellum marka 9mm çaplı fişek,

BI. (25) adet MKE yapımı 9mm çaplı fişek,

BJ. (30) adet Luger marka 9mm çaplı fişek,

BK. (45) adet MKE yapımı 9mm çaplı fişek,

BL. (900) adet 9mm çaplı kovan,

BM. (8) adet üzerinde GFL357 Magnum ibaresi bulunan kovan,

BN. (1) adet Sony marka ses kayıt cihazı,

BO. (1) adet Motorola marka 0065827 seri numaralı çağrı cihazı,

BP. (5) adet l'den 5'e kadar numaralandırılmış çeşitli markalarda ses kaseti,

BQ. (1) adet elinde kalkan olan savaşçı heykeli (sağ el kısmı olmayan)

BR. (29) adet WW38 Special ibareli kovan,

BS. (31) adet W74CC ibaresi bulunan kovan,

BT. (2) adet seri numarası silinmiş EX Calibur 40 ibareli el telsizi,

BU. (1) adet üzerinde Realistic TRC-216 ibareli el telsizi,

BV. (1) adet 108582 seri numaralı uydu teknolojisi olduğu değerlendirilen cihaz, cihaza ait jaguar marka şarj cihazı,

BW. (10) adet l'den 10'a kadar numaralandırılan ses kaseti,

(2) adet Sony ve Maxell marka mikro kaset,

BX. (10) adet l'den 10'a kadar numaralandırılan Beta, Raks ve VHS marka videokaseti,

· (8) adet l'den 8'e kadar numaralandırılan doküman ve belgelerin bulunduğu bez torbalar,

Siyah poşet içerisinde yeşil renkli toz esrar olduğu değerlendirilen madde, 

Alaca renkli bez torba içerisinde yeşil renkli toz esrar olduğu değerlendirilen maddenin ele geçirildiği anlaşılmaktadır.  

Kriminal Polis Laboratuarı Daire Başkanlığı’ nın 15.08.2008 tarih ve 2008/8007 sayılı ekspertiz raporuna göre, net ağırlığı 295 gr. gelen yeşil renkli toz madde ile net ağırlığı 1072 gr. gelen yeşil renkli toz maddenin uyuşturucu maddelerden Esrar olduğunun tespit edildiği,

Kriminal Polis Laboratuarı Daire Başkanlığı’nın 22.08.2008 tarih ve 2008/10511 sayılı ekspertiz raporuna göre, depoda ele geçirilen L 59393-59393 numaralı Belçika yapısı Browning silahın 6136 sayılı yasa kapsamında bulunduğu,

Üzerinde T893 numarası bulunan Smith Wesson marka silahın 6136 sayılı yasa kapsamında bulunduğu,

1980WT40559 numaralı kaleşnikof marka silahın otomatik tüfek olduğu, 6136 sayılı yasanın 12/4 maddesi kapsamında vahim silahlardan olduğu, 

1952-4291-3367 numaralı kaleşnikof marka silahın otomatik tüfek olduğu, 6136 sayılı yasanın 12/4 maddesi kapsamında vahim silahlardan olduğu, 

3345, 7618, 129441 numaralı tüfeklerin av tüfeği oldukları, 6136 sayılı yasa kapsamında bulunmadıkları, 

Ele geçen tüm dolu fişeklerin 6136 sayılı yasa kapsamında bulunduklarının tespit edilmiştir.

Ergenekon davası kapsamında gözaltına alınan ve tutuklanan emekli Albay Arif Doğan’a ait depoda ele geçirilen ve (8) torba içinde muhafaza edilen çeşitli nitelikteki evrakların kronolojik veya mantıki bir silsilede olmadığı, karışık bir şekilde toplanarak muhafaza edildiği görülmüştür.

Fotokopi olarak çoğaltılan evrakların birçoğunun resmi niteliği olan ve kişisel olarak bulundurmanın suç teşkil ettiği resmi belgeler olduğu, 

Dokümanların içinde çeşitli Jandarma birimlerinin günlük rutin işleyişine ilişkin bilgileri ihtiva eden belgeler olduğu gibi, “ÇOK GİZLİ”, “GİZLİ” , “KİŞİYE ÖZEL”, “HİZMETE ÖZEL” ibareli evrakların da bulunduğu, ayrıca görevle ilgisi bulunmayan, Arif Doğan’ a veya bir başkasına ait şahsi evraklar ve günlüklerin olduğu görülmektedir.

Dokümanlar genel olarak 1987–1991 tarihleri arası ile 1993 ve 1997 tarihlerine ait olup ancak 1984, 1985, 1986, 1992 yıllarına ait az sayıda da olsa belgenin bulunduğu tespit edilmiştir. 

1987-1991 yıllarına ait dokümanlar, daha çok Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı (1989-1991 yılları arasına ait bazı resmi yazılarda JİTEM adının kullanıldığının tespit edildiği) bünyesindeki çalışmalarla ilgili ve nerdeyse tamamı “GİZLİ” ibareli belgelerden oluşmaktadır. 

1993 yılına ait dokümanlar Arif Doğan’ ın Niğde İl Jandarma Komutanlığı dönemine aittir. Belgeler genellikle günlük rutin işleyişle ilgili olup “GİZLİ” “KİŞİYE ÖZEL” ibareli belgelerin de bulunduğu görülmektedir.

1997 yılına ait dokümanlar Arif Doğan’ ın Yalova l. Jandarma Alay Komutanlığı dönemine aittir. Belgeler genellikle günlük rutin işleyişle ilgili olup “GİZLİ” “KİŞİYE ÖZEL” ibareli belgelerin de bulunduğu görülmektedir. 

Eldeki evrakların kapsamına yönelik olarak yapılan ilk incelemede; büyük çoğunluğunun tutuklu şüphelinin Jandarma Genel Komutanlığı bünyesinde çalıştığı/görev yaptığı dönemlerde kurumun/kurumların resmi evraklarının fotokopiler olduğu belirlenmiştir.

Diğer bir bölümünün ailesine ve kendisine ait kişisel bilgileri içerdiği, bir kısmının ise üçüncü kişilere ait adres, telefon vb. bilgileri kapsadığı, yine bir bölümünün kime ait olduğu belli olmayan imzasız el yazması veya daktilo edilmiş evraklardan meydana geldiği tespit edilmiştir. 

Şahıs ile ilgili olarak ele geçen resmi evrak fotokopilerinin ağırlıklı bölümü 1980’li yılların ortaları ile 1990’lı yılların sonlarına kadar olan yaklaşık (15) yıllık bir dönemi kapsamaktadır.. 

Emekli Albay Arif Doğan, bu dönemin Ağustos 1990 öncesini Mardin ve Diyarbakır’ da Jandarma İstihbarat Terörle Mücadele Grup Komutanı görevini ifa ederken, sonraki dönemde ise Ankara’da Destek Kıtalar Komutanı, Niğde ve Yalova’da ise İl Jandarma Alay Komutanı olarak görev yapmıştır.

Ankara, Niğde ve Yalova dönemini (1990-1997) ihtiva eden yıllarda resmi belgelerden ayrı olarak çok sayıda kişisel belgelere özellikle adreslere, telefon numaralarına ve yazışmalara ilişkin dokümanlar, sosyal ilişkiler kapsamında toplumun çeşitli kesimlerine yönelik bilgi ve belgeler öne çıkmıştır.    

Evrakların içeriğine ilişkin yapılan incelemede ise; çok farklı konularda evrakların bulunduğu, bunların önemli bir bölümünün gizli damgalı veya hizmete özel evraklar niteliğinde olduğu ve içeriğinde askeri yönerge, talimat ve benzeri hizmeti ilgilendiren hususların yer aldığı anlaşılmıştır.

Bunun yanı sıra, alt birliklerin üst makamlara sunmak için kaleme aldığı ve bölgenin bölücü faaliyetler açısından analiz edildiği dönem rapor ve değerlendirmelere de geniş bir biçimde yer verilmiştir.

Öne çıkan dokümanlardan birisi olarak, kırsal kesimdeki terörist faaliyetleri etkisiz hale getirmek maksadıyla Jandarma Genel Komutanlığı bünyesinde ve Jandarma İstihbarat Gruplar Komutanlığı’na bağlı olarak Ankara, İzmir, Diyarbakır, Van, Adana, Erzurum, İstanbul ve Samsun’ da kurulması planlanan Jandarma İstihbarat Grup Komutanlıkları’nın ve bağlı (24) Jandarma İstihbarat timlerinin sıralandığı belgeler olmuştur.

Evrakın içeriğinde daha sonra bu planlamadan vazgeçildiği ve merkezi Ankara’ da bulunan Jandarma İstihbarat Gruplar Komutanlığı ile Gruplar Komutanlığına bağlı olarak birincisi Ankara’ da ikincisi de Diyarbakır’da konuşlu olacak şekilde (2) Grup Komutanlığı oluşturulmasının kararlaştırıldığı belirtilmiştir.

 Yine Jandarma İstihbarat Gruplar Komutanlığının, Jandarma İstihbarat ve Terörle Mücadele Gruplar Komutanlığına dönüştürülmesine ilişkin gerekçeleri içeren bir başka evrakın içeriğinde değerlendirme ve rapor da yer almıştır.

Evrakların yapılan incelemesinde bölgede görev yapan yüzbaşı, binbaşı ve yarbay rütbesindeki bir bölüm Jandarma subayının ilk etapta, istihbarat zafiyetinin giderilmesi amacıyla yapmış oldukları girişim (1986) üst makamlarca onaylanmış ve 1987’de Jandarma İstihbarat Grup ve Tim Komutanlıkları teşkil edilmesi benimsenmiştir.

(8) torbanın (31)’inci klasöründe “Jandarma Genel Komutanlığı karargahında ve alt birimlerinde istihbarat ünitesinin yokluğu ve buna duyulan ihtiyaçtan dolayı, bölgeyi iyi tanıyan ve istihbarat faaliyeti yürütmüş Bnb. Doğan, Bnb. KARA, Bnb. Ersever, Yzb. Aytekin Ö. ve Yzb. Ali Y.’ın 1986 yılı Aralık ayından itibaren görevlendirildiği, bu personel kuruluş altında toplamak maksadıyla Jandarma Asayiş Grup Komutanlığı emrinde faaliyet gösteren Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığında kadrolu olarak ihdas edildiği” şeklinde yer alan bilgi bunu teyit etmektedir.

Jandarma İstihbarat Grup ve Tim Komutanlıklarınca hazırlanan brifing ve değerlendirme notlarının içeriğinden, terörle mücadeleyi etkin kılmak maksadıyla istihbarat, sorgu ve operasyonun bir bütün olarak değerlendirilmesi gerçeğinden hareketle üst makamları ikna eden grup ve tim komutanları tarafından 1988’de grup ve timlerin isimlerinin Jandarma İstihbarat Terörle Mücadele olarak değiştirilmesi sağlanmıştır. Yine anılan dokümanlardan Ankara’daki Gruplar Komutanlığının kuruluşunda yer alan Diyarbakır Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığının 1988 itibarıyla Jandarma Asayiş Bölge Komutanlığının hareket emrine verildiği anlaşılmaktadır. 

Ayrıca, bahse konu klasörde “Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı’nın, Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Başkanlığı’na bağlı prensip olarak emrinde görev yapmakta iken güneydoğu bölgesinde cereyan eden iç güvenlik harekatının özelliği nedeniyle 14 Eylül 1987 tarihinden bu yana Jandarma Asayiş Komutanlığı harekat kontrolüne, 13 Ekim 1988 tarihinde ise ikinci bir emre kadar emrine verildiği” ifadeleri yer almaktadır.

Emekli Albay Arif Doğan, Diyarbakır Jandarma İstihbarat Grup Komutanı/Diyarbakır Jandarma İstihbarat ve Terörle Mücadele Grup Komutanı olarak görev yaptığı dönem içinde Grup Komutanlığına bağlı olarak faaliyet sürdüren Diyarbakır, Mardin, Silopi, Batman, Van ve Elazığ Tim Komutanlıklarının faaliyet raporları ile örgütten ele geçirilen belgeler ve çeşitli sanık ifadelerine ilişkin dokümanların aslı ve fotokopilerini yanında alıkoymuştur.

Bu dokümanların yapılan incelemesinde terör örgütünün bölgedeki yapılanmasına, üslenme ve hareket güzergâhlarına eleman durumuna, işbirlikçilerine ve karşı faaliyetlere geniş bir biçimde yer verildiği görülmüştür.

Diğer bir kısım belgelerin ise, Jandarma İstihbarat Grup/Tim Komutanlıklarınca hazırlanan faaliyet raporları olduğu, bu faaliyet raporları incelendiğinde içeriğinde Jandarma İstihbarat Timlerinin neden Jandarma İstihbarat ve Terörle mücadele olması gerektiği belirtilmektedir.

Faaliyet raporları kapsamında ayrıca,  dönem itibarıyla terör örgütünün eyalet ve bölge yapılanması, üst düzey teröristler, bölgede terör örgütüne destek veren şahıslar ile terörle mücadelede yararlanılan şahıslar/aşiretler, bölgedeki elemanların açık kimlikleri ve kod isimleri, elemanlara ve aşiret ileri gelenlerine verilen silah ve maddi desteğin dökümü, elemanların çalışma şartları belirtilmiştir.

Jandarma İstihbarat Tim Komutanlıklarının faaliyet raporları kapsamında yer alan bilgilerden, Tim komutanlıklarının kendi kontrollerinde GKK mensuplarından, aşiret mensuplarından, elemanlardan “sivil operasyon timlerinin” hazırlandığı ve görevlendirmelerin yapıldığı, hazırlanan operasyon timlerinin ilgili istihbarat timleri ve gruplarınca silahlandırıldığı, bir kısım elemanların da (en tecrübeli ve güvenilir olanların) yetkilendirilerek belirlenen mıntıkalarda kendilerine bağlı elemanlar örgütlenmesi oluşturduğu öğrenilmiştir.  

 Terörle mücadelede zafiyet meydana getiren hususları içeren değerlendirmeler kapsamında ise askeri personelin durumu ile örgütün yapısı, faaliyet tarzı ve bölge halkının yaklaşımı ortaya konmuştur.

Özellikle kurumlar arası (Asker, Jandarma, MİT, Polis) koordinasyonsuzluk veya yarış nedeniyle mücadelede zafiyetler yaşandığını, bunu gidermenin yolunun Jandarma İstihbarat Timlerinin her konuda (istihbarat, sorgu, operasyon) konusunda yetkin hale getirilmesi olduğu değerlendirmesi yapılmıştır.   

Yine, bir kısım teslim olan ya da yakalanan örgüt mensubunun mahkemelere intikal etmiş ifadeleri ile bölgede faaliyet gösteren teröristlerin faaliyet alanları, açık kimlikleri veya eşkalleri belirtilmiştir.

Örnek olması açısından, “Jandarma İstihbarat Ve Terörle Mücadele Grup Komutanlığı’nın Ağustos-Eylül-Ekim 1989 Aylarına Ait İstihbarat Değerlendirme Raporu” başlıklı, “Jandarma İstihbarat ve Terörle Mücadele Grup Komutanı Jandarma Albay Arif Doğan” imzalı “GİZLİ” ibareli belge içeriğinde; 

“Genel Asayiş ve Emniyet İstihbaratı”, “Yıkıcı ve Bölücü Faaliyetlerle İlgili İstihbarat”, “Kaçakçılıkla İlgili İstihbarat” ve “Komşu Devletlerin Sınır ve Emniyet Kuvvetleriyle İlgili İstihbarat” olmak üzere 4 (dört) başlık altında toplanmıştır.

Yıkıcı ve Bölücü faaliyetlerle ilgili olarak; çoğunluğu PKK’nın dönem içerisinde gerçekleştirdiği faaliyetlere, örgüte yardım ve yataklık edenlere ve bu doğrultuda yapılan operasyonlara ilişkin bilgiler yer almıştır.

Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı sorumluluk sahasında terörle mücadele kapsamında bir kısım koruculardan ve elemanlardan sivil gruplar teşkil edilmiştir. Günün koşullarında teşkil edilen grup üyelerine para ve silah verilmiştir.   

Çatışmalarda ölü veya sağ olarak ele geçen teröristlerin üzerinde veya sığınaklarda elde edilen örgütsel dokümanların özelliklede adres isim belirtilenleri fotokopi edilerek alıkonmuştur. 

Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı ve bağlı timlerinin devletin ve ilgili güvenlik birimlerinin terörle mücadele konseptine eleştiriler yönelterek bu kurumlardan Jandarma’nın mücadele metotları özellikle de istihbarat konusunda yetersiz olduğunu sık sık belirttikleri, JİT veya JİTEM’ i de bu eksikliklerin veya boşluğun bir sonucu olarak vücuda getirdikleri anlaşılmaktadır.

Örnek Teşkil Etmesi Bakımından İçeriği Açısından Öne Çıkan Bazı Evraklar

Jandarma Genel Komutanlığının emir-komuta sistemi içinde olmasına rağmen, çalışma tarzları itibarıyla adeta özerk yapılanma ile faaliyetlerini sürdüren Diyarbakır Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı ve bağlı Jandarma İstihbarat Tim Komutanlıklarının üst makamlara sundukları resmi brifing veya özel değerlendirme notlarından bir kısmı önem arz etmektedir.  

Önemli bulunan bu dokümanlardan bir kısmı örnek teşkil etmesi açısından özetlenerek veya özetinden ilgili bölümü aşağıya çıkartılmıştır.  

Örnek-1: (1) nolu torbanın (9)uncu klasöründe, “Gizli Faaliyetler’’ başlığı altında 29–30. sayfalarda; “Terör örgütünü geri bölgesinde vurabilmek amacıyla terör örgütünün ideolojisine ters düşen bir başka örgüt ile görüşmeler yapıldığı ve bu görüşmelerde adı verilmeyen örgütün en üst seviyelerine kadar çıkıldığı” bilgisi bulunmaktadır.

(11) nolu klasörde, 03 Mart 1988 tarihli Ankara İstihbarat Grup Komutanlığı’na hitaben yazılmış A. Cem Ersever imzalı 2. İstihbarat Tim Komutanlığı’na ait bilgi ve faaliyet formunun sonuç ve teklifler kısmında dikkat çeken husus, haber elemanlarından kanun kaçağı olanlar için kamuflaj maksadıyla boş TC nüfus cüzdanı temin edilmesi talep edilmiştir. 

(15) nolu klasörde; mücadeledeki hata ve noksanlıklarla ilgili yapılan değerlendirmelerden “Devletin yapması gerekenin psikolojik paniği çete korucular için yaptığı, bir terör olayı olmasına rağmen teröristlerin ve onlara yardım edenlerin evinin uçurulması gerektiği ve olay yerine PKK, HRK, ERNK bildirilerinin bırakılması gerektiği” hususu, 

(17) nolu klasörde; “PKK’ya karşı, karşı güç kullanmadaki kapalı yöntem” başlıklı dokümanın 2.sayfasının 2.maddesinin d bendinde “PKK’nın etkin propagandasına maruz kalan yerleşim alanlarında PKK’ya karşı yöre halkının antipatisini kazandıracak hareketleri deşifre olmadan uygun dozda yapma” ifadesi, 19.sayfadaki 4, 5 ve 6.maddelerde “aşiretlerin operasyonlarda daha fazla kullanılması” hususu, dikkat çekicidir.

- 1 Ocak 1986 tarihli sayfada; “Devlete müzahir olan köy ve mezralarda gizli anlaşmaya girilerek silahlan... Faaliyetle alınmasına ve illegal olarak gizli faaliyette silahlandırılarak PKK eylem… … notu”,

- 15 Ocak 1986 tarihli sayfada; “Sivil Tim Mevcudu” notu, yer almaktadır.

Örnek-2: (2) nolu torbanın (42)inci klasöründe, bölgenin, güvenlik güçlerinin ve örgütün genel durumunu, istihbarat faaliyetlerini, teklif ve önerileri içeren brifing metninde, “…çeşitli devlet kuruluşları bu şahısları kendi çizgilerine çekmek maksadıyla gözaltına alınan veya aldırılan ve çeşitli suçlar yükleyerek kullanmak istemektedirler …” ifadeleri, 

10.sayfanın ilk paragrafının son kısmında “Burada yöre halkının adil ve otoriter davranıştan hoşlandığını da unutmamak gerekir ki bu da suçluyu adil yargılayıp anında infaz durumunu ortaya çıkarır. Bu olgu devlet terörü yaratmayacak şekilde icra edilirse PKK terör örgütünün bölgedeki üstünlüklerinden bir tanesi dengelenmiş olur.” ifadesi yer almaktadır. 

5.paragrafta “yurtdışında oturduğu halde Türkiye’ye yönelik silah kaçakçılığını idare eden ve örgüt geçişlerini yaptıran bir hedefe sınır ötesindeki adresinde aktif engel konmuştur” ifadesi, 

33.sayfada “bölge halkı ile ilgili çalışmalar” başlığı altındaki a bendinde aşiretlerden silahlı gruplar oluşturulduğu ve terör örgütüne karşı çatışmaya girmeleri sağlandığı” ifadeleri dikkat çekicidir. 

Örnek-3: (3) nolu torbanın (1)inci klasöründe, ilk sayfanın 2. ve 3. paragraflarında, “istihbarat timlerinin illegal tedbirler almasının normal ve gerekli olduğu” hususu, ilk sayfanın son satırında ise “Bir grup sivilin silahlandırılarak bölgedeki bölücü unsurların karşısına örgütlü olarak çıkarmak aktif engel tedbirlerin muhtevası içindedir ve bu yöntem uygulanmaktadır.”  ifadesi, belgenin 4.sayfasının 3.paragrafının sonunda “yörede bir kültür baskısı kurmak gereği” ifadesi, belgenin 5.sayfasının 2.paragrafında “istihbarat timlerinin silahlı propaganda ünitelerinin de olması gerektiği” hususu, belgenin son sayfasında “bir sorgu odası çizimi”, dikkat çekicidir.

Örnek-4: (4) nolu torbanın (80)inci klasöründe, belgede “İstihbarat Grup Komutanlığı”nın kuruluşunu anlatan doküman yer almaktadır. Belgenin ilk sayfasında Bnb. Arif Doğan, Yzb.Aytekin Ö., Bnb.Hüseyin K., Bnb.Cem Ersever ve Yzb.Ali Y.’ın bu kuruluşun ilk mensupları olduğu belirtilmektedir. Aynı husus (5) nolu torbanın (12)inci klasöründe de bölgeyi iyi tanıdıkları, bölgede başarılı hizmetleri olduğu ve istihbarat hizmetinde başarılı oldukları gerekçesiyle YB. Doğan, BNB. KARA, BNB. Ersever, BNB. AYTekin ÖZEN ve BNB. ALİ YILDIZ’ın Aralık 1986 tarihinden itibaren görevlendirildiği belirtilmektedir. Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığı’nın haber alma, araştırma, değerlendirme ve operasyon yapma işlemlerinin hepsini yaptığı” ifadeleri bulunmaktadır.

Örnek-5: (5) nolu torbanın (12)inci klasöründe, “JİTEM’in aldığı duyumların sayısı ve bunların sonuçlarına göre sınıflandırılması yapılmış, duyumlardan operasyona dönüştürülenler özet halinde verilmiştir. Yapılan operasyonlarla ilgili Operasyon Sonuç Raporları” düzenlenmiştir. 

“JİTEM’ in yaptığı birçok operasyon ve sorgu ayrıntılı olarak belirtilmektedir. Bazı evlerde aramalar yapıldığı” hususuna yer verilmektedir.

İdil İlçe Jandarma ekiplerince yakalanan bir şahsın JİTEM tarafından sorgulanıp suçu itiraf ettirildiği ve sonrasında tutuklandığı belirtilmektedir. “JİTEM tarafından yapılan operasyonlarla ilgili dikkat çeken bir nokta da elde edilen silah ve mühimmatın kayıt altına alınmamış olmasıdır”. Sadece birkaç operasyon için elde edilen silahların ilgili makamlara teslim edildiği belirtilmiş olup diğer bütün teçhizatın akıbeti bilinmemektedir.

Örnek-6: (6) nolu torbada yer alan (10) nolu klasör içeriğinde kaleme alınan bir değerlendirmede kanuni dayanakları olmayan faaliyetlere tevessül edildiği görülmüştür.

Örgüte girmeye meyilli ve müsait olan askeri firar ve adi suçlularla temasa geçilerek talimatlandırıldığı ve örgüt kadrosuna sokulmaya çalışıldığı,

“Örgütü geri bölgesindeki kamplarında vurabilmek maksadıyla PKK’nın ideolojisiyle ters düşen örgütlerle görüşme yapıldığı ve bu görüşmelerin bir örgütle üst seviyeye kadar ulaştığı”,

Özellikle Irak topraklarında PKK kamplarına darbe indirecek gönüllü ekiplerin teşkil edildiği, “noksan malzeme nedeniyle eylemlere girişilmediği, ancak yapılan çalışmalar sonucu Irak ve Suriye’de istenilen bölgeye eylem yapılabilecek duruma gelindiği”,

Güç gösterisinde bulunmak amacıyla sınır ötesine bilinen iki eylem gerçekleştirildiği, bu tarz eylemlerin belli bir maddi gücü gerektirdiği,

Yurtdışında oturduğu halde Türkiye’ye yönelik silah kaçakçılığını idare eden ve örgüt geçişlerini yaptıran bir hedefin sınır ötesindeki adresine eylem planlandığı ancak şahsın eylem anında verilen adreste bulunmaması nedeniyle sonuç alınamadığı,

PKK’yı barındığı alanlarda ve köylerde vurabilecek kabiliyette bir örgütsel yapının çalışmalarının tamamlandığı, kış dönemi itibariyle aktif hale getirileceği,

Hatalı tutumlar sonucu deşifre edilmiş ve örgütün hedefi haline gelmiş bazı şahıs ve köylerde PKK saldırısına karşı aktif olarak karşı koyabilecek bir uygulamanın yapıldığı ve bu uygulamanın mahalli güvenlik kuvvetlerinin bilgilerinin dışında olduğu,

Tasarlayıp da yapılamayan faaliyetler kapsamında; “yurtdışı örgütlerle temasa geçerek PKK’ya karşı kullanılmasının düşünüldüğü, belli bir çalışma sonucunda Federal Almanya, Irak ve Suriye’de bulunan örgütlerle temasa geçilebilecek duruma gelindiği ve gerekli girişimlerin yapıldığı ancak bu konudaki devlet politikasının tam olarak bilinmemesinden ve maddi yetersizliklerden dolayı çekingen davranıldığı”,

Sonuç ve öneriler kısmında; “halen yasal olmadığı halde silah taşıyan ve kullanmasını istediğimiz elemanlara geçici de olsa taşıma belgesinin verilerek hukuki sorumluluktan kurtarılmaları gerektiği” söylenmektedir.

Örnek-7: yine (6) nolu torbada yer alan (10) nolu klasör içeriğinde Jandarma İstihbarat Grup Komutanlığının bölgede yaptığı faaliyetler ilgili olarak; bazı aşiretlerle sürekli temas sağlanarak devlet yanlısı ve PKK’ya silah sıkar hale getirildiği, elde edilen istihbari bilgilerin Jandarma Asayiş Komutanlıklarına ve talep halinde diğer jandarma unsurlarına gönderildiği, 

Gizli faaliyetler kapsamında; “örgüte girmeye meyilli ve müsait olan askeri firar ve adi suçlularla temasa geçilerek talimatlandırıldığı ve örgüt kadrosuna sokulmaya çalışıldığı”,

Örnek-8: (7) nolu torbanın (7) nolu klasörünün içeriğinde, Veli Küçük’ ün yer aldığı Jandarma İstihbarat ve Terörle Mücadele Grup Komutanlığına atanan subaylar listesine yer verilmektedir. Veli Küçük ve Arif Doğan’ ın isimleri listenin ilk sırasındadır.

Örnek-9: (7) nolu torbanın (27) nolu klasörünün içeriğinde, “JİTEM–1 Birlik Komutanlığı’nın Fiilen Katıldığı Operatif İstihbarat Faaliyetleri” başlıklı JİTEM-1 Birlik Komutanı Binbaşı Hüseyin K. imzalı “GİZLİ” ibareli doküman içeriğinde; Mart-Nisan 1988 döneminde Mardin-Merkez ve bazı ilçelerinde faaliyet gösteren KILIÇ-1 unsuru adı altında içlerinde PKK itirafçılarının da bulunduğu 10 kişilik sivil bir grubun teşkil edildiği, bu köylerde PKK yanlısı bir tavır sergilenerek alınan duyumların istihbarata dönüştürüldüğü, “Mardin-Merkez-Akbağ köyü yakınında bulunduğu istihbar edilen 3 kişilik sığınağın bizzat 1. JİTEM Komutanlığı istihbarat astsubaylarının refakat ettiği operasyonla 14.05.1989 tarihinde imha edildiği hususlarına” vb. operatif istihbarat faaliyetlerine değinilmiştir. 

Örnek-10: (8) nolu torbanın (43) nolu klasörünün içeriğinde, Bir Jandarma İstihbarat Tim görevlisinin günlüğünden bazı bölümler aşağıdaki gibidir. “Celil Ekibi bugün Mecit ile birlikte Ova’ da Yusuf grubu ile buluştu 5 kişiye gereken yardım yapıldı (25) er bin, birer keleş-28 Mart 1987” “ 8 Nisan 1987 tarihi altında “ Şenoba’ ya Babatlarla görüşmeye gidildiği, M.Tahir B.’ ın babası Abdülmecit B.’ ın evine gidildiği, Şehmuz gelmediği için toplantı yapılamadığı” not alınmıştır. Teröristlerle ilgili birkaç bilginin peşinden “Çatışmaya Katılanlar” başlığı altında “Şehmuz B., Abdülkerim B. ve M.Tahir B.” isimleri yer almaktadır. 

“11 Mayıs 1987 tarihi altında “Küfe ile Salih’ i görmek üzere Geçitboyuna gidildi. Görüşme tatmin edici. Silah ve bombalar ile 200 kuruş verildi. 6 kişi PKK’ye eylem koyacak 21 Mayısa kadar gün verildi” Küfe kod adlı şahıs Hacı ZEYREK’tir. (bu notta adı geçen şahıslar silahlandırılıp para karşılığında PKK ile çatışmaya sokulmaktadır.) “Bu arada Dedeören ile görüşmek gerekir. H.Mehmet G. ve İbrahim S.’ la Karok’ ta (Bozova) görüşüldü. Çatak ile Gürpınar arasında yaylada PKK ile temas sağlayacaklar. Bu temas bayramdan sonra olabilir şeklinde görüşüldü. İbrahim S. adına belge verilecek.”

“Abdülkerim B., Tahir B. ve Ahmet B. ile son olayla ilgili görüşüldü vurdukları büyük ihtimalle BOTAN’dır (terörist). Gerekli görüşme yapıldı 7 gün mühlet daha verildi. Çünkü ilk işi tam beceremediler netice bizi tatmin etmedi. Anlaşmaya varıldı”.

10 Mayıs 1987 günlüğüne ilave başlığı altında çeşitli örgüt mensupları hakkında ayrıntılı bilgi yer almaktadır. 13 Mayıs 1987 tarihi altında “Cem noktadan geldi. Noktada yetkililerle görüşüldü. Anlaşmaya varıldı. Sinadı vuracaklar. Tahmin ederim başlamıştır. Bu durumla ilgili Cem detaylı rapor hazırlayacak.” 

Aynı torba ve klasörde ((8) nolu torbanın (43) nolu klasörünün içeriğinde) yine bir başka Jandarma İstihbarat Tim görevlisinin günlüğünden parçalar da aşağıya çıkartılmıştır. “17 Nisan 1987 tarihi altındaki kısımda önceden PKK ile irtibatlı olan Şehmuz SAKAK (DEDE) ve oğlu Hatip SAKAK ile görüştüğünü, paraya düşkün oldukları için sonuç alacağını kuvvetle tahmin ettiğini, sonra Ejder Mansur’un notunu aldığını, eylemin 20 Nisanda olacağını” not almıştır. 

18 Nisan 1987 tarihi altında “Ömerli’de ejder başı reisle görüştüğünü, akşam Mansur’la görüştüğünü ve hazırlıkların tamamlandığını” not almıştır. 22 Nisan tarihinde “Arif ağabey geldi, kendisiyle genel durum değerlendirmesi yaptık” notu yer almaktadır. 23 Nisan tarihi altında “Yeşilli köyünden Hayrettin DEMİR (ŞAMİL)’e talimat verdiği, kendisi, Yakut, özel tim komutanı ve kom.yrd. dördü eylem yerini keşfe gittikleri, dönüşte eylemin ayrıntısını değerlendirdikleri ve 16 merkezinden arayan Arif ağabeyinin yanına gidip görüştükleri ” not alınmıştır. 25 Nisan 1987 tarihi altında Al.K.Ütğm Sedat ile eylemle ilgili görüştüğü ve Kızıltepe Em.Amr.Yrd.Koms. Abdullah ile görüştüğü not alınmıştır. 28 Nisan 1987 tarihinde “patlayıcı maddelerin imal edilmesini beklerken 16 merkezine gittiğinde Arif Binbaşıyı gördüğünü, Arif Binbaşının kendisine ulaşamadığı için sinirlendiğini ve tenkit ettiğini, Arif Binbaşının daha sonra Silopi’ye gittiğini” not almıştır. 10 Mayısta “Hamza ile beraber Koruma’da yemek yedikleri, Hamza’ya eylemin gerekli olduğunu söylediği, Hamza’nın güvensiz biri olduğu” notu alınmış. 13 Mayısta “Fuat ile beraber sanayide Abdullah’ı ve Hamza’yı buldukları, akşam eylemi konuştukları, Kendisinin Hamza’ya ‘böyle kendi kuyumuzu kazıyoruz’ diye kızdığı, Hamza’nın yanında adı Sıddık ve Mehmet olarak ayrı ayrı tanıtılan bir genç olduğu” notları alınmıştır. 15 Mayısta “Cem’in gelip Silopi hakkında bilgi verdiği, 16 Mayıs tarihinde Arif Bnb.nın emriyle AGİT’i karşılayıp Koruma’ya götürdükleri” notu alınmıştır. 17 Mayısta “Hamza, Abdullah, Ali YILDIZ, AGİT ve günlük sahibi görüşme yapmıştır. 18 Mayısta Arif Bnb. ve Ali Yzb. yı uğurladıkları, Cem’in geldiği ve Hamza ile Cumali’nin beraber geldikleri” notu alınmıştır. “Arif Bnb.nın kendisinin Ankara’ya dönmesi gerektiğini söylediği ve hazırlık yaptığı” notları alınmıştır.

Örnek-11: (8)inci torbanın (44)üncü klasöründe Emekli Albay Arif Doğan “Düşmana tek kurşun sıkmaksızın madalya alanların olmasına karşılık kendi çabasıyla hangi eylemleri yaptığı, “Bunlardan dikkati çeken bir tanesi: 12 Aralık 1985’te Cizre Şah köyündeki operasyonumda Büyük İBO isimli Darar AKAY’ın (kırsal kadro terörist) özel ekibimle öldürülmesi” şeklindedir.

c-Örgütsel İrtibatlar

Tape no: 5113, 10.03.2008 tarihinde saat:17.42’de Adil Serdar Saçan ile Şevki D. isimli şahsın yaptığı görüşmede özetle; Şevki D.’ nin “...öyle konuştuk ettik şeyi de, onun geçen gün iki tane adam yollamış bana o hani ARİF ibnesi vardı ya… İki tane kürt yollamış üç milyar telefon borcu varmış ben ödeyeymişim” dediği, A.Serdar Saçan’ ın “Kim O ya” dediği, Şevki D’ nin “O Arif Doğan’ a gitmiştik ya Yalova’ da” dediği, A.Serdar Saçan’ ın “Ne bileyim abi ben tanımıyorum ki ben onları… Seni uyardım bu ibneden uzak dur diye” dediği, Şevki D.’ nin “Uzak duruyorum onlarla bir alakam yok bir alakam yok ki Albaya götürdü ya bizi şeyde o zaman Yalova’ da görüştük ya bir albayda şey vardı.” dediği, A.Serdar Saçan’ ın “Ya tamam biliyorum gittiğimizi” dediği, Şevki D.’ nin konuşmanın devamında yine Arif Albaydan bahsettiği, devamla “…ben senin gibi çok albay gördüm. Yavşak yavşak konuşma dedim o zaman... benim kapıma dedim böyle itirafçı mıdır PKKlı mıdır nedir dedim benim kapıma böyle adam gönderecek albayı s…………..m dedim.” dediği, A.Serdar Saçan’ ın “İyi yapmışsın” diye karşılık verdiğinin tespit edilmiştir.

Şüpheli Arif Doğan’ın dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu telefon görüşme sayısı şöyledir:

Muzaffer Öztürk

89 

Levent Temiz


5 

Veli Küçük


18

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Şüpheli Arif Doğan’ ın kendisinden ele geçirilen doküman içerikleri ve ikrarına göre; JİTEM’ in kurucusu olduğu, görevini bilahare Veli Küçük’ e devrettiği, bu dönemde JİTEM kelimesinin resmi yazışmalarda açıkça kullanıldığının tespit edildiği, şüphelinin Veli Küçük ve organize suç örgütü lideri Sedat Peker ile irtibatlı olduğu, mesleki muktesebatı ile bağdaşmayacak şekilde Sedat Peker’ e “Reis” şeklinde hitap ettiği, eylem ve faaliyetlerinin  çeşitliliği ve yoğunluğu, deposunda ele geçirilen gizli belgeler, silahlar mühimmat, uyuşturucu  dikkate alındığında, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün üyesi olduğu, örgütün mafya gruplarını ele geçirme ve amacı doğrultusunda yönlendirme stratejisi doğrultusunda hareket ettiği görülmektedir.

PKK terör örgütünün ideolojisine ters düşen bir başka örgütün üst düzey yöneticileri ile görüşmelerde bulunduğu, haber elemanlarından kanun kaçağı olanlar için kamuflaj maksadıyla boş TC. Nüfus Cüzdanı temin ettiği anlaşılmaktadır. 

Kullandığı ve sakladığı silah ve mühimmatın kayıt altına alınmamış olduğu, emekli olmasına rağmen görev yaptığı döneme ait gizli belgeleri bir depoda muhafaza edip sakladığı,  bu depoda ayrıca kaleşnikof marka 2 tüfek, 2 tabanca, el telsizleri, uyuşturucu esrar maddesi ve çok sayıda merminin ele geçirildiği anlaşılmakla;

Şüphelinin TCK. nın 314/2, 334/1, 188/3, 53,54, 58/9, 63, 6136 sayılı kanunun 13/2,TCK. 54 ve 3713 sayılı kanunun 5. maddesi gereği cezalandırılması talep edilmiştir.

36-Şüpheli Muzaffer Öztürk

a-Savunmaları

    Emniyet beyanı;

Turabi Emlak isimli işyerinin asıl isminin Turaboğlu Emlak olduğunu, bu işyerinin Fethi Ahmet G. isimli şahsın adına ruhsatlı olduğunu, ancak bu işyerini yaklaşık olarak 13 yıldır kendisinin işlettiğini, kendi evinin de işyerinin olduğu yerde olduğunu, ortağı olmadığını, Saadettin S.’ın kendisine 1,5 yıldır yardım ettiğini, ihbara istinaden 13.08.2008 tarihinde işyerinde yapılan aramada ele geçirilen 2 adet kaleşnikof marka tüfek, 2 tabanca, şarjörler, çok sayıda değişik tip ve çapta fişek ve uyuşturucu maddenin emekli albay Arif Doğan’a ait olduğunu, Arif Doğan’ı damadının kendi mahallelerinde oturmaları sebebiyle 8-9 yıldır tanıdığını, yakalanmadan yaklaşık 5-6 ay kadar önce Arif Doğan’ın kendisine telefon açarak söz konusu malzemeleri işyerine koyup koyamayacağını, bunun karşılığı aylık 200 YTL verebileceğini söylediğini, kendisinin de bu teklifi kabul ettiğini, anlaşma üzerine ağabeyine ait işyeri ile kendi işyeri arasındaki duvarın yıkılarak söz konusu malzemelerin gelen askerler tarafından işyerinin arka bölümünde bulunan bölüme taşındığını, bu malzemelerin sandık içerisinde 5-6 aydır kendisine ait işyerinin arka bölümünde bulunduğunu, emekli albay Arif Doğan’a kutuların içerisinde ne olduğunu sorma ihtiyacı hissetmediğini, zira kendisinin emekli albay olduğunu, bu hususun kendisinde güven uyandırdığını, söz konusu malzemelerin kendi dükkanında bulunduğundan Çavuşbaşı jandarma görevlilerinin de bilgisi olduğunu, üzerine atılı suçlamayı kabul etmediğini beyan etmiştir. 

    Savcılık beyanı;

Çavuşbaşı’nda emlakçılık yaptığını, Turaboğlu emlak ofisinin sahibi olduğunu, Arif Doğan’ı 8 yıldır tanıdığını, kendisini “JİTEM’ci Albay” olarak bildiğini, sandıkların 2000 yılında amcasının oğluna ait yerde olduğunu, 4-5 yıl kadar burada kaldığını, son 6 aydır da ele geçirildikleri yere taşındığını, kendisinin Arif Doğan’dan 200 YTL kira aldığını, bazı sandıkların kapaklarının aralık olduğunu, içindeki eşyaların göründüğünü, yaklaşık olarak 35 tane sandık bulunduğunu, içinde silah olan sandıkların en altlarda olduklarından silahları göremediğini, birçok sandık içerisinde koli bulunduğunu, Arif Doğan’ın emekli albay olması sebebiyle kendisinden şüphelenmediğini, malzemelerin askerler tarafından taşınması sebebiyle içlerinde ne olduğuna bakmadığını, sandıkların içerisinde silah ve gizli evrak olduğunu bilmediğini, bazen bu sandıklardan eşya aldığını, bir keresinde kendisine küçük bir halı verdiğini, kendisine hediye edilen bu halıyı evine koyduğunu, Arif Doğan ile aralarında yazılı bir sözleşme bulunmadığını, Arif Doğan’ın kendisine 400 YTL para verdiğini, kendisinin telefonla eşyaların ele geçirildiği yere taşınmasını söylediğini, Şubat ayının 10’unda da yan dükkandan kendisine ait yere taşındığını, sandıklarda silah olduğunu bilmediğini beyan etmiştir. 

    Sorgu beyanı;

Şüpheli, İstanbul 12.Ağır Ceza Mahkemesinde 16.08.2008 tarihinde verdiği beyanında, üzerine atılı suçlamayı kabul etmediğini, emlakçılık yaptığını, Arif Doğan’ı 8 yıldır tanıdığını, “JİTEM’ci Albay” olarak bildiğini, depoda ele geçirilen silahların Arif Doğan’a ait olduğunu, kendisinin sadece para karşılığında bunları deposunda bulundurduğunu, aylık 200 YTL’ye anlaştıklarını, 2 aylık bedel olan 400 YTL’yi aldığını, 800 YTL daha borcu kaldığını, ancak Arif Doğan’ın emekli olması ve 3 ayda bir maaş alması sebebiyle borcunu daha sonra ödeyecek olduğunu, ancak bu parayı kendisinden alamadığını, ele geçen malzemelerin 6 aydır kendisine ait depoda olduğunu, daha önce de bu malzemelerin amca oğlu olan Hızır Öztürk’e ait depoda 4 yıl kadar muhafaza edildiğini, yaklaşık 3,5 yıl kadar da ağabeyi İsmail Öztürk’ün dükkanında bulunduğunu, bu malzemelerin bilahare kendi deposuna taşındığını, malzemelerin bulunduğu sandıkların üniformalı askerler tarafından taşındığını, sandıkların bazılarının aralık olduğunu, ancak içlerinde silah olduğunu bilmediğini, kolilerin içerisinde şahsi eşyalar, kıyafetler, halılar, ayakkabılar olduğunu, ancak silah görmediğini, Arif Doğan’ın albay olması sebebiyle kendisinden şüphelenmediğini, bu malzemelerin Arif Albay’ın eşyaları olduğunu bütün mahallenin bildiğini, bu nedenle şüphelenmediğini,  sandıkların içerisinde uyuşturucu madde olduğunu da bilmediğini, Arif Doğan ile aralarında yazılı kontrat olmayıp sözlü anlaşma olduğunu, çevresinde genel olarak İSLAM ismiyle bilindiğini, müsnet suçlamayla bir ilgisinin olmadığını ifade etmiştir. 

b-Elde Edilen Dokümanlar ve Deliller

İstanbul 12.Ağır Ceza Mahkemesinin 13.08.2008 tarih ve 2008/1356 sayılı kararına istinaden Beykoz ilçesi Polonezköy yolu No.117 sayılı yerde yapılan aramada, Beykoz ilçesi Polonezköy yolu No.117 sayılı yerdeki işyerinin 3 ayrı oda ve müştemilattan oluştuğu, en dipte bulunan 40 m² büyüklüğündeki odada 30-35 civarında, tahtadan yapılmış, kapaklı, üzerinde asma kilidi bulunan 100x50x60 cm. ebatlarında kutuların olduğu, kutularda yapılan aramada;

-(1) adet 9 mm çaplı L 59393 seri numaralı Browning marka tabanca,
tabancaya ait;

BY. (1) adet şarjör,

BZ. (1) adet üzerinde herhangi bir seri numarası bulunmayan, namlu üzerinde 38 special ibaresi bulunan Smith & Wesson marka toplu tabanca, tabancının topu içersinde;

CA. (3) adet MKE yapımı 9,65 mm çaplı fişek,

CB. (1) adet üzerinde R.P38 SPL ibaresi bulunan fişek,

CC. (1) adet üzerinde WCC74 ibareleri bulunan fişek,

CD. (5) adet GECO marka 7,65 mm çaplı fişek,

CE. (3) adet SBF marka 7,65 mm çaplı fişek,

CF. (1) adet HP marka 7,65 mm çaplı fişek,

CG. (10) adet MKE yapımı 9 mm çaplı fişek,

CH. (2) adet üzerinde 380 AUTO SW ibareleri bulunan boş kovan,

CI. (4) adet MKE yapımı 9 mm çaplı boş kovan,

CJ. (2) adet MKE yapımı 9 mm çaplı boş kovan,

CK. (1) adet MKE yapımı 9 mm çaplı boş kovan,

CL. (1) adet FNM85-1 7,62x39 ibaresi bulunan boş kovan,

CM. (1) adet üzerinde ZV77 ibaresi bulunan boş kovan,

CN. (9) adet üzerinde MKE yapımı 9,65 mm çaplı boş kovan,

CO. (4) adet üzerinde R.P38 SPC ibaresi bulunan boş kovan,

CP. (5) adet üzerinde SBP-6,35 ibaresi bulunan fişek,

CQ. (4) adet GECO marka 7,65 mm çaplı fişek,

CR. (8) adet MKE yapımı 9 mm çaplı fişek,

CS. (1) adet SBF marka 7,65 mm çaplı fişek,

CT. (1) adet MKE yapımı 9 mm çaplı fişek,

CU. (5) adet üzerinde R.P38 SPC ibareleri bulunan boş kovan,

CV. (5) adet üzerinde WW-38 Special ibaresi bulunan fişek,

CW. (2) adet üzerinde RP38 SPL ibaresi bulunan fişek,

CX. (60) adet MKE yapımı 9,65 mm çaplı fişek,

CY. (1) adet üzerinde Western 38 special ibaresi bulunan fişek,

CZ. (72) adet üzerinde FNM-85-7,62x39 ibaresi bulunan fişek,

DA. (2) adet HP 7,62x39 ibareli fişek,

DB. (4) adet NK1974 ibaresi bulunan fişek,

DC. (10) adet VA işareti bulunan fişek,

DD. (3) adet üzerinde Arapça ibareler olduğu değerlendirilen fişek,

DE. (23) adet üzerinde çeşitli rakamlar bulunan fişek,

DF. (1) adet üzerinde 56E ibaresi bulunan şarjör,

DG. (1) adet üzerinde 68 ibaresi bulunan şarjör,

DH. (1) adet üzerinde 70B ibaresi bulunan şarjör,

DI. (2) adet siyah renkli kaleşnikof marka fişek,

DJ. (1) adet 129441 seri numaralı av tüfeği,

DK. (1) adet 7618 seri numaralı av tüfeği,

DL. (1) adet 40559 seri numaralı kaleşnikof marka otomatik tüfek,

DM. (1) adet üzerinde 1952-4291 ibaresi bulunan nikelaj kaplı kaleşnikof marka tüfek, tüfeğe ait;

DN. (1) adet şarjör, şarjöre basılı vaziyette;

DO. (25) adet 7,62 mm çaplı, üzerinde FNM-85-7,62x39 ibaresi bulunan fişek,

DP. (1) adet siyah renkli kaleşnikof şarjör,

DQ. (1) adet 3345 seri numaralı otomatik av tüfeği,

DR. (37) adet uçaksavar mermisi olduğu değerlendirilen boş kovan,

DS. (8) adet üzerinde herhangi bir ibare bulunmayan uçaksavar mermisi,

DT. (100) adet MKE yapımı 9,65 mm çaplı fişek,

DU. (50) adet üzerinde 12 cal Clup Le Forri ve Sinda ibaresi bulunan av tüfeği fişeği,

DV. (1) adet üzerinde PORST-ULTRA ibaresi bulunan dürbün,

DW. (10) adet MKE yapımı 9 mm çaplı fişek,

DX. (7) adet üzerinde R.P 38 SPL ibaresi bulunan fişek,

DY. (4) adet üzerinde WW Süper 38 special ibaresi bulunan fişek,

DZ. (2) adet üzerinde Luger marka uç kısmı delik fişek,

EA. (2) adet siyah renkli ve nikelaj kaplı şarjör,

EB. (8) adet l'den 8'e kadar numaralandırılmış Raks - VHS ibareli video kaseti,

EC. (9) adet l'den 9'a kadar numaralandırılmış mikro kaset,

ED. (8) adet l'den 8'e kadar numaralandırılmış çeşitli markalarda ses kaseti,

EE. (700) adet 9 mm çaplı MKE yapımı fişek,

EF. (20) adet 9 mm çaplı kısa 9 tabir edilen fişek,

EG. (25) adet MKE yapımı Parabellum marka 9 mm çaplı fişek,

EH. (25) adet MKE yapımı 9 mm çaplı fişek,

EI. (30) adet Luger marka 9 mm çaplı fişek,

EJ. (45) adet MKE yapımı 9 mm çaplı fişek,

EK. (900) adet 9 mm çaplı kovan,

EL. (8) adet üzerinde GFL357 Magnum ibaresi bulunan kovan,

EM. (1) adet Sony marka ses kayıt cihazı,

EN. (1) adet Motorola marka 0065827 seri numaralı çağrı cihazı,

EO. (5) adet l'den 5'e kadar numaralandırılmış çeşitli markalarda ses -Kaseti,

EP. (1) adet elinde kalkan olan savaşçı heykeli (sağ el kısmı olmayan)

EQ. (29) adet WW38 Special ibareli kovan,

ER. (31) adet W74CC ibaresi bulunan kovan,

ES. (2) adet seri numarası silinmiş EX Calibur 40 ibareli el telsizi,

ET. (1) adet üzerinde Realistic TRC-216 ibareli el telsizi,

EU. (1) adet 108582 seri numaralı uydu teknolojisi olduğu değerlendirilen cihaz, cihaza ait jaguar marka şarj cihazı,

EV. (10) adet l'den 10'a kadar numaralandırılmış ses kaseti,

EW. (2) adet Sony ve Maxell marka mikro kaset,

EX. (10) adet l'den 10'a kadar numaralandırılmış Beta, Raks ve VHS marka video kaseti,

EY. (8) adet l'den 8'e kadar numaralandırılmış doküman ve belgelerin bulunduğu bez torbalar,

EZ. Siyah poşet içerisinde yaklaşık 250 gr. yeşil renkli toz esrar olduğu değerlendirilen madde, 

FA. Alaca renkli bez torba içerisinde yaklaşık 400 gr. Yeşil renkli toz esrar olduğu değerlendirilen maddenin ele geçirilmiştir.  

Kriminal Polis Laboratuarı Daire Başkanlığının 15.08.2008 tarih ve 2008/8007 sayılı ekspertiz raporuna göre, net ağırlığı 295 gr. gelen yeşil renkli toz madde ile net ağırlığı 1072 gr. gelen yeşil renkli toz maddenin uyuşturucu maddelerden ESRAR olduğunun tespit edildiği,

Kriminal Polis Laboratuarı Daire Başkanlığının 22.08.2008 tarih ve 2008/10511 sayılı ekspertiz raporuna göre, depoda ele geçirilen L 59393-59393 numaralı Belçika yapısı Browning silahın 6136 sayılı yasa kapsamında bulunduğu,

Üzerinde T893 numarası bulunan Smith Wesson marka silahın 6136 sayılı yasa kapsamında bulunduğu,

1980WT40559 numaralı kaleşnikof marka silahın otomatik tüfek olduğu, 6136 sayılı yasanın 12/4 maddesi kapsamında vahim silahlardan olduğu, 

1952-4291-3367 numaralı kaleşnikof marka silahın otomatik tüfek olduğu, 6136 sayılı yasanın 12/4 maddesi kapsamında vahim silahlardan olduğu, 

3345, 7618, 129441 numaralı tüfeklerin av tüfeği oldukları, 6136 sayılı yasa kapsamında bulunmadıkları, 

Ele geçen tüm dolu fişeklerin 6136 sayılı yasa kapsamında bulunduklarının tespit edildiği görülmektedir.

c- Örgütsel İrtibatları

Şüpheli Muzaffer Öztürk’ ün dosya kapsamındaki kişilerden Arif Doğan ile 89 kez görüştüğü saptanmıştır.

d- Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Şüpheli Muzaffer Öztürk’ün terör örgütü üyesi olan Arif Doğan’a ait içerisinde 2 adet kaleşnikof, tabancalar, çok sayıda mermi, askeri mühimmat ve uyuşturucu esrar maddesi bulanan sandıkları bilerek ve isteyerek Polonezköy yolu üzerindeki işyerine ait depoda muhafaza ettiği, 

Şüpheli bu depoyu emekli Albay Arif Doğan’a kiraladığını beyan etmişse de kiralamaya ilişkin herhangi bir kira sözleşmesi ibraz edemediği, ayrıca kira kontratının bulunmadığını ikrar ettiği, 

Arif Doğan’ın da emniyette, Polonezköy yolu no.117 sayılı yerde bulunan Muzaffer Öztürk’e ait Turabi Emlak isimli emlak bürosunun arka tarafında bulunan boş depoyu İSLAM olarak bildiği Muzaffer Öztürk’ün kullanmak üzere kendisine verdiğini beyan ettiği, 

Bu şekilde şüphelinin Arif Doğan’a ait içinde uzun namlulu silah, tabanca, askeri mühimmat ve uyuşturucu esrar maddesi olan sandıkları herhangi bir kira sözleşmesi olmadan, mülkiyeti kendisine ait dükkanın depo kısmında muhafaza ettiği, ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ üyesi olan Arif Doğan’a yardım ettiği, örgüt üyesi gibi cezalandırılması gerektiği, ayrıca ruhsatsız nitelikli silah bulundurma ve uyuşturucu madde muhafaza etme suçlarından da sorumlu tutulması gerektiği sonucuna varılmakla;

Şüphelinin TCK.nın 314/3 ve 220/7 maddesi delaletiyle TCK.nın 314/2, TCK.nın 188/3, 53,54, 58/9, 63, 6136 sayılı kanunun 13/2, TCK.54 ve 3713 sayılı kanunun 5. maddesi gereği cezalandırılması talep edilmiştir. 

37-Şüpheli Levent Temiz

a-Savunmaları

    Savcılık beyanı;

1998 tarihinde İstanbul Ülkü Ocakları Genel Başkanlığı’na atandığını, 2004 yılında bu görevini devrettiğini, 1999 tarihinde silah teşhir etme suçundan hakkında yasal işlem yapıldığını, 2005 yılında Büyük Hukukçular Birliği Derneği’ne üye olduğunu, ancak derneğin başkanı Kemal Kerinçsiz’in şöhret peşinde koşarak bazı kişiler hakkında dava açtığını, bu davaların gereksiz davalar olduğunu, Kemal Kerinçsiz’in bazı gruplarla ilişki içerisinde olduğunu, Ümit Ö. ile görüştüğünü, 

Kemal Kerinçsiz’in dernek toplantılarına hukukçu olmayan Sevgi Erenerol, Behiç Gürcihan ve Oktay Yıldırım isimli şahısları getirttiğini, ayrıca Ayasofya Derneği, Noel Baba Vakfı, Milli Güç Platformu Derneği gibi farklı dernekleri kurma çalışması içinde olduğunu, 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile bağlantısının bulunmadığını,

Asım DEMİR, Atilla AKSU, Bekir Öztürk, Doğu Perinçek, Emin Gürses, Ergün Poyraz, Fuat TURGUT, Güler Kömürcü, H.Ümit Sayın, Behiç Gürcihan, İsmail EKSİK (PAKER), Kemal Kerinçsiz, M.Fikri Karadağ, M.Zekeriya Öztürk, Muzaffer Tekin, Oktay Yıldırım, Rafet ARSLAN, Semih Tufan Gülaltay, Sevgi Erenerol ve Veli Küçük’ü tanıdığını, 

Bekir Öztürk’ü kuvayimilliye.net sitesinin sahibi olarak bildiğini, bu şahsın Mümtaz’er T. hakkında, devlet aleyhinde yazılar yazması sebebiyle dava açmak istediklerini, açılacak böyle bir davanın avukatlığını yapıp yapamayacağını sorduğunu, kendisinin de bir inceleyelim dediğini, 

Doğu Perinçek’i 2002-2003 yıllarında Çağlayan’da “Annan Planına Hayır” isimli mitingde tanıdığını, 2003 tarihinde basında Kızıl Elma Koalisyonu olarak adlandırılan koalisyon tarafından TÜYAP Meydanı’nda yapılan mitinge katıldığını, bu mitinge İşçi Partisi’nin Öncü Gençlik yapılanması içinde görev yapan Mehmet Bora Perinçek ve 100 arkadaşının da katılmış olduğunu, Doğu Perinçek ile kendisinin Semih Tufan Gülaltay meselesi ile ilgili başka bir miting için görüştüklerini, ancak parti genel meclisinin bu talebi kabul etmediğini, kendisinin daha çok M.Bora P. ile görüştüğünü, 

Ergün Poyraz’ı 2006 yılında Kemal Kerinçsiz’in bürosunda bir defa gördüğünü, kendilerinin özel görüştüklerini, Ergün Poyraz’ın avukatlığını alması için görüştüklerini, 

Güler Kömürcü’yü basından tanıdığını, M.Zekeriya Öztürk ile birlikte Büyük Hukukçular Birliği Derneği toplantısına katıldığını, Tophane’deki bir nargile salonunda Güler Kömürcü ve M.Zekeriya Öztürk’ün oturduğunu, kendisini de çağırdıklarını, bu kişilerin, orada MHP’nin liderliğine Ümit Ö.’ı getirme konusunu konuştuklarını, kendileri ile münakaşa ettiğini, “siz kimsiniz, MHP Genel Başkanı’nı belirleyecek gücü nereden alıyorsunuz” dediğini,

H.Ümit Sayın’ı Adli Tıp Enstitüsünde doçent olarak bildiğini, dengesiz hatta şizofren olduğunu daha sonra öğrendiğini, 2 defa görüştüğünü, daha sonra irtibatını kestiğini,

H.Behiç Gürcihan’ın acıkistihbarat.com sitesinin sahibi olması dolayısıyla gıyaben tanıdığını, Büyük Hukukçular Birliği Derneği toplantısında gördüğünü, kendisine ait sitede yazı yazıp yazamayacağını sorduğunu,  ancak kendisinin bu teklifi kabul etmediğini, 

Kemal Kerinçsiz’i 2002-2003 yıllarında Küçükçekmece MHP İlçe Başkan Yardımcılığı yaptığı dönemde tanıdığını, 2004 yılında AGOS gazetesi önünde yaptığı basın açıklaması sebebiyle hakkında dava açıldığını, kendisine destek olmak için Kemal Kerinçsiz’in davasına girdiğini ve vekilliğini yaptığını, Kemal Kerinçsiz ile Perihan M., Elif Ş. ve Hrant D.’in yargılandığı davalara birlikte girdiklerini, Kemal Kerinçsiz’in dernek adına yaptığı basın açıklamalarında yanında bulunduğunu, 

M.Fikri Karadağ ile İstanbul’da tanıştıklarını, daha önceden tanıdığı Ali KUZU isimli şahsın Kuvayi Milliye Derneği’nin basın bölümünde çalıştığını, Ali KUZU’nun bu dernekte vatanseverlik adı altında kirli işlerin yapıldığını, M.Fikri Karadağ’ın kukla olduğunu, şizofren eğilimleri bulunduğunu, dernek yönetiminin gayrı meşru işlerle uğraştığını bildirdiğini, 

M.Zekeriya Öztürk’ü 2003 yılında düzenlenen bir mitingde gördüğünü, 2-3 defa da Büyük Hukukçular Birliği Derneği toplantısında karşılaştığını, ajan provokatör tipli biri olduğunu sezdiğini, kendisiyle zaman zaman telefonlaşıp mesajlaştığını, Zekeriya Öztürk’ün kendisini telefonla aradığını, Muzaffer Tekin’in vurulduğunu, bilahare de lafı değiştirip intihar girişiminde bulunduğunu söylediğini, bunun üzerine kendisinin de Kemal Kerinçsiz’i arayarak “Muzaffer Tekin’i vurmuşlar” dediğini ve ona bilgi verdiğini, 

Muzaffer Tekin’i, Çağlayan’da yapılan “Annan Planına Hayır” isimli mitingde tanıdığını, başka mitinglerde de gördüğünü, Muzaffer Tekin’in bıçakla yaralanması olayının nasıl gerçekleştiğini görmediğini, 

Oktay Yıldırım’ı Büyük Hukukçular Birliği Derneği toplantısında tanıdığını, Sevgi Erenerol’un yapmış olduğu basın açıklamalarında yanında gördüğünü, kendisiyle zaman zaman mesajlaştığını,

Semih Tufan Gülaltay ile Ulusal Birlik Platformu’nda tanıştığını, Semih Tufan’ın bir çete operasyonu sonucu gözaltına alındığında müdafii olarak savcılık ifadelerinde hazır bulunduğunu, Semih Tufan Gülaltay’ın Veli Küçük ve Muzaffer Tekin gibi kişilerden bahsederken “para için herşeyi yaparlar” diyerek küfürlü konuştuğunu, 

Sevgi Erenerol’u çocukluğundan beri tanıdığını, bir dönem MHP kadın kolları başkanlığını yaptığını, Büyük Hukukçular Birliği Derneği’nin yaptığı toplantılara 5-6 defa katıldığını hatırladığını, kendisiyle mesajlaştığını, 

Veli Küçük ile Türk Dünyası Araştırma Vakfı’nda tanıştığını, kendisiyle herhangi bir illegal ilişki içerisinde olmadığını beyan etmiştir. 

 Sorgu beyanı;

Şüpheli İstanbul 9.Ağır Ceza Mahkemesi Nöbetçi Hakimliği’nde verdiği 21.09.2008 tarihli beyanında, birlikte Büyük Hukukçular Derneği’ni kurduklarını, ancak dernek başkanı Kemal Kerinçsiz’in kendilerine danışmadan bazı davalar açtığını, bundan rahatsız olduklarını, bu sebeple 2006 yılında 5 avukat arkadaşı ile birlikte dernekten ayrıldıklarını, Muzaffer Tekin, Oktay Yıldırım,  Sevgi Erenerol’u tanıdığını, Bekir Öztürk’ü gıyaben tanıdığını beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar ve Deliller

Levent Temiz isimli şüpheliden elde edilen HP model laptop içerisinden çıkan Toshiba marka harddiskin incelenmesinde,

“rtf” isimli klasörde “alış” isimli word dosyası bulunduğu, şüphelinin kimliği belirlenemeyen x bayanla msn yolu ile görüştüğü, Levent Temiz’in “...senin bu söylediklerinin altında yatanı söyle. Asıl paşalardan kastın ne” dediği, x bayanın “ne bileyim işte, paşaların adamı diyorlar. Çok içli dışlısın diye herhalde” dediği, 

Levent Temiz’in de “ ...yanlış biliyorlarmış, paşalar benim adamım, ...paşalara ders veriyorum, Türkiye nasıl millileştirilir, MHP içindeki hainler kimlerdir, biliyorsun bilgi arşivi, ses kaydı, resim ve dokümanlar bol bende, gerçi onların elinde de bolca var. ... bir de arşivlere rahatça girip herkesin hakkında toplanan istihbarat dosyalarını görme imkanını sağlıyorlar. Daha adamlar ne yapsın. Doktrin komutanlığı sağolsun, hani şu ülkü ocakları genel merkezinin karşısında olan yer” diye yazdığı tespit edilmiştir.

Levent Temiz’in Bakırköy Basınköy Mah. Menekşe Cad. Ahmet Mithat Apt. B Blok No.20 D.5 sayılı ikametinde yapılan aramada ele geçirilen dokümanların İstanbul 9.Ağır Ceza Mahkemesinin 17.09.2008 tarih ve 2008/1084 sayılı kararına istinaden yapılan incelemesinde;

Veli Küçük ve Levent Temiz’in bir mekanda dua esnasında çekilmiş fotoğrafları bulunmaktadır. 

“Turan İhtilal Ordusu / Manifestosu” şeklinde devam eden doküman içeriğinde özetle; “Demokrasi adı altında yüce Türk ırkına empoze edilmeye çalışılan sistem, Türkün şahsına, vicdanına ters ve aykırı bir sistemdir. Artık Türk ırkının düşmanlarını yok edip Türke yakışır bir devleti tesis etmenin zamanı gelmiştir. Bu mücadeleyi ...mukaddes Türk ihtilali ile başlatacağız. Yegane amacımız bu ırkı kendi öz kimliğine yeniden döndürmek olacaktır”. 

“...ihtilal ile kuracağımız ...milliyetçi toplumcu bir siyasi ve ekonomik sistem hareketidir. ...aşağı ırklara ...hoşgörü ve sevgiden feragat edeceğiz. ...tüm azınlık haklarını ellerinden alarak ...onları tarihin uçsuz bucaksız karanlıklarına gömeceğiz. ...hareketimiz mevcut hukuk sistemini reddeder. Azınlıkların tüm hukuki ve mülkiyet hakları ellerinden alınarak mal varlıkları ihtilal komitesince devletleştirilip Türk ırkının yararlanmasına tahsis edilecektir”“Azınlıkların nüfus kayıtları müsadere olunarak, ...müslüman olmayanlara jenosit kartı verilecektir. Azınlıkların eğitim öğretim hakları ellerinden alınacak, akademik ünvanları tanınmayacaktır. Azınlıklar devlet kadrolarından tasviye edilecektir. Azınlıklara tek tip çamur renginde devşirme ve jenosit amblemli forma giydirilecektir. tüm basın kuruluşları kapatılacak, yöneticiler  kurşuna dizilecektir. Türk örf adetlerine mugayir yerler kapatılacak, yöneticileri kurşuna dizilecektir. Tüm siyasi parti, dernek, vakıf, cemiyet gibi kuruluşlar kapatılacaktır. Türk ırkı bu büyük ihtilalle, Türkün üstünde asırlardır oynanan kahpe oyunu bozarak asaleten çözecektir” şeklinde bahsedildiği, şüpheli Cumhuriyet Başsavcılığımızdaki beyanında bu ifadelerin kendisi tarafından yazılmış olabileceğini, şahsi düşünceleri olduğunu söylemiştir.

Aynı ikamette, Levent Temiz adına çıkarılan ve Başbakanlık Devlet Arşivleri Genel Müdürlüğünce verildiği ve araştırmacı olduğu belirtilen bir kart, ayrıca 63 adet 6136 sayılı kanun kapsamında fişeğin  ele geçirildiği, şüpheliye ait silah taşıma ruhsatının İstanbul Valilik Makamının onayı ile 11.11.2004 tarihinde iptal edildiği ve İstanbul Polis Lab.Müd.nün 20.09.2008 tarih ve 2008/11845 sayılı Ekspertiz raporuna göre fişeklerin 6136 sayılı kanun kapsamında bulunduğunun tespit edildiği anlaşılmaktadır.

c-Telefon Görüşmeleri ve İrtibatları

Tape no: 5086, 12.08.2008 tarihinde saat:16.28 de M. Bora P. İsimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  Levent Temiz’in “7’de o şeyde buluşalım mı, o devamlı oturduğumuz vardı ya, orası biraz sote bir yer” dediği, 

Tape no: 5066, 17.08.2008 tarihinde Saat:20.53 de K. Kürşat K. İsimli Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle;  Levent Temiz’in “eşyaları boşalttın mı, hiçbir şey kalmadı değil mi, o malzemeyi de kaldırsaydın, o yedek lastiğin olduğu yerler var ya, oraya da bir gözatsaydın” diyerek şifreli görüşmelerde bulunduğu, 

Tape no:.5060’da kayıtlı 05.07.2008 saat:20.17’de Levent Temiz ile X Erkek Şahıs arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; X Erkek Şahsın: “Şimdi perşembeye kadar gelecek hafta perşembeye kadar dikkat etmen gerekiyo   tamam mı,Perşembe günü bi 20 kişi kadar yine var” dediği, Levent Temiz’in:  “Tamam abi” dediği, X Erkek Şahsın: “Perşembe günü bi 20 kişi kadar yine var” dediği, Levent Temiz’in: “Tamam abi” dediği, X Erkek Şahsın: “Eeee listede sende varsın” dediği, Levent Temiz’in: “Tamam abi” dediği, X Erkek Şahsın: : “Onu söyliyim eee olsa bile şey yapma telaşlanma hiç bi sorun olmayacak anladın mı” dediği, Levent Temiz’in: Tamam abi oldu anladım dediği, X Erkek Şahsın: “Hıh inşallah olmayacakta , olursa da hiçşey yapma kaygılanma yani dediği”, Levent Temiz’in: “Tamam abi okey anlaşıldı tamam” dediği, şüphelinin gözaltına alınacağının kendisine haber verildiği,dikkatli olması konusunda ikaz edildiğinin anlaşıldığı,

Tape no:.5061’de kayıtlı 06.07.2008 saat:16.20’de Levent Temiz ile X Erkek Şahıs arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; Levent Temiz’in:ben kalkıp basın açıklaması yapsam , desem ki ben 2004 yılında o yıllarda  görevdeydim a.. koyiyim şimdi nasıl bunu hangi ibne vermiş bu ee şey dediği, X Erkek Şahsın:Eee sey eee hiç öyle şeye girme eee yani bi sistemli eee ee hareket olduğunu  sezgiliyorum ben olayda hiç tepki verme hiç  bi açıklama yapma olayı akışına bırak  değerli dostum dediği, Levent Temiz’in: Yok bizim partinin  bu işte şeyi var mı dediği, X Erkek Şahsın: Yok canım yoktur yani nerde olsun öyle şey mi olur ya yani benim bildiğim yoktur ama  yani eee biliyosun parti binbir türlu insan var parti de ee ama olağını tahmin   etmiyorum okudum ben radikali Eeee şimdi dikkat ediyorsan orda Malatyada ki olayıda bize yal etmenin bi çabası var dediği, Levent Temiz’in:Herhangi bişey olursa ben sana söyliyim ifade tutanağımda neleri döşeyeceğmi,biliyorum yani biliyosun sende biliyosun ney hani Böyle saçmalık olun mu ben o zaman hep görevdeydim a.. koyim ben ee şey  (anlaşılmadı) koalisyon dedikleri ibneliği yaparken kim başkan değilmiydim ben a..  koyim dediği, X Erkek Şahsın: Birileri serviste yapmış olabilir dediği, Levent Temiz’in: Onun için onlara söyle bunları onlar tekzip etsin ben değil dediği, X Erkek Şahsın: Hiç tepki verme olayı akışına bırak mutlaka rayına oturacaktır dediği, Levent Temiz’in: Tamam Sen genel merkezi uyar yine anladın mı Evet yani şimdi şey olursa benle alakalı bi hadise olursa ben mecburen eee gerekeni   orda şey yapacam yani, il başkanlığı yaptığım dönemde genel başkan na emrettiyse onu yaptım, Ben il başkanıyken Devlet bey Devlet BAHÇELİ ne dediyse onu yaptım onun onun bilgisi   haaricinde hiç bi iş yapmadım ayrıldıktan sonrada hatta o dernekte ayrılmam da yine  genel başkanın emriyle ayrıldım o Kemalin derneğinde büyük (anlaşılmadı) genel   derneğinde Yani böyle bi saçmalık olmaz ya ben kardeşim 2005 yılına kadar görev yapmışım 2005  yılında yaptığım bütün görevlerde genel başkanın talimatı ve emriyle yaptım, her   yaptığım işi vel ha illegal bi iş yaptım mı yapmadım ama bunlar legal işleri illegal işler  gibi gösteriyo bu ibneler Parti ve ocak mhp ve ülkü ocakları zarar görmesin bu işten onun için abi , söyle onlara  gerekli önlemleri alsınlar öyle kıçlarını yayıp öyle orda oturmakla olmaz öyle bedavadan  vatan mücadelesi olmuyo,dediği, X Erkek Şahsın: Gözünü severim sen tamam  değerli dostum tamam  dediği,

Tape no:.5062’de kayıtlı 06.07.2008 saat:17.28’de Levent Temiz ile Abbas isimli şahıs arasında geçen telefon görüşmede özetle; Levent Temiz’in: Bu şimdi bugün radikal gastesiyle şeyi okudum takvim gastesini orda şöyle diyor Levent   Temiz 2004 yılında diyo bizimle ilişkisi felan filan diyor ben o dönem görev deydim abi   şimdi ben hiç bizamanda ilişkim milişkim kesilmedi genel başkanın talimatıyla dediği, Abbas’ın: Kim diyo , kim diyo takımdı kesilmişti dediği, Levent Temiz’in: Radikal gastesiyle takvim gastesi söylüyo dediği, Abbas’ın: Heh kimin adına dediği, Levent Temiz’in:Benim için güya benim için yani bunun mhp ili hiçbi alakası ilgisi yok gibisinden halbuki  ben o dönem abi biliyosun görevdeydim ve genel başkanın talimatı olmadan hiçbir  şeyde yapmadım dediği, Abbas’ın: Evet dediği, Levent Temiz’in: Yani kızılelma koalisyonunda tut o diğer bütün yapılan Yani legal eylemlerimizde genel başkan, Takvimin abi iç sayfasında görüceksin en alt  köşede Kemal Kerinçsiz in şeyi var,  Kemalin resmi var orada ya bunu genel merkezin ya tekzip etmesi lazım abi yada ben, şimdi bunlar yarın bugün bi şerefsizlik yaparlarsa ee o zaman parti, zan altında kalır, yani benim ee ben genel başkanın talimatı doğrultusunda ı haricinde hiçbişey  yapmadımki abi dediği, Abbas’ın: Tamam şey yapalım ne diyecektim ee Atilli ile görüştün mü dediği, Levent Temiz’in: Yok görüşmedim o beni aradı geçen gün , geçen gün hani ilk günler görüştüm Atilla   abiyle o kadar bundan onların haberi yok ya bunu genel merkezin kendisinin de tekzip   etmesi lazım abi ben büyük hukukçular birliğinde de yine genel başkanın talimatı ile  ayrıldım , genel başkan beni oraya genel başkan dediki git bak bunlar ne bok yiyo  bende gittim baktım gittim kendisine rapor sundum ondan sonrada ayrıl dedi ordan  bende ayrıldım mesela, Haberin özeti şu abi Levent Temiz diyo 2004 yılında diyo işte partiden diyo uzaklaştırıldı falan filan ben 2004 yılılnın sonuna kadar 2005 yılına kadar bi kere il başkanıydım ondan  sonra o kızılelma mızılelma denilen hadiseler genel başkanın talimatıyla hepsini yaptım ondan sonra ben genel başkanın emri ve talimatı olmadan hiç bi iş yapmadım o büyük hukukçular birliğinede girdim ordanda kendisi beni çağırttı dediki ayrıl ve ayrıldım dediği, şüphelinin Mehmet Bora Perinçek ile birlikte yürüttüğü KIZILELMA çalışmaları ile Büyük Hukukçular Birliği içersindeki faaliyetlerinden bahsettiğinin anlaşıldığı, 

Tape no:.5065’de kayıtlı 06.07.2008 saat:20.50’de Levent Temiz ile Ferman D. isimli şahıs arasında geçen telefon görüşmede özetle; Levent Temiz’in: Ya ferman abi Siz yani dosyalarını çok ihmal etmeye başladınız , efendim ofisinize gelmisiniz iki gündür dediği, Ferman D.’nin: Ofisime iki gün izine ayrılmıştım ya ,Dedimki tamam müritler dedim hepsileri sıraya dizilmiş kan ağlıyo dediği, Levent Temiz’in: Aynen dediği, Ferman D.’nin: Şimdi İstanbula geldim İstanbulun kenarında bi deniz kenarındayım bi bahçenin  içindeyim dediği, Levent Temiz’in: Güneşin battığı yerde misin dediği, Ferman D.’nin: Oldu baş üstüne ordayım orda oyalanıyorum dediği,

Tape no:.5068’de kayıtlı 19.08.2008 saat:21.05 Levent Temiz ile Hüseyin Ç. isimli şahıs arasında geçen telefon görüşmede özetle; Hüseyin Ç’nin: televizyonda ismin geçiyodu dediği, Levent Temiz’in: Nasıl televizyonda ismim geçiyodu ya dediği, Hüseyin Ç’nin: Mehmet Zekeriya seni aramış Muzaffer Tekin vurulduğunda dediği, Levent Temiz’in: Mehmet Zekeriyayı mı aramışım dediği, Hüseyin Ç’nin: Seni aramış şey Muzaffer Tekin kendini vur ,intihar ettiği zaman yokmu, Seni aramış Kemal Kerinçsiz bide o savcı vardıya neydi Hıh Giray ATA Giray Ataç dediği, Levent Temiz’in: Ne biliyim a.. koyim ne biliyim  aramış olabilir yani beni aramış diye a.. koyim  neey o zaman tanımıyorum etmiyorum o herifi Eee ne yapiyim kardeş adam beni aramışsa ben bu herifi bu Zekeriya Öztürk denilen  kavatı şeyde tanımıştım adını sen söyle gasteci kimliği ile tanıdım gesteciydi de bizim   hukukçular birliği derneğinden ben ayrılmadan önce derneğe gidip gelen bi herifti dediği, şüphelinin M.Zekeriya Öztürk, Muzaffer Tekin, Ertaç Giray ile olan irtibatından bahsettiğinin anlaşıldığı,

Tape no:.5068’de kayıtlı 09.09.2008 saat:15.40’da Levent Temiz ile KadirK. K. isimli şahıs arasında geçen telefon görüşmede özetle; Kadir K.K’nın: Ahmedi aradım Dediki eee komserim akşam çalıyoz biz o zaman akşam alacam ben dedim , parayı ne  yaptınız dedim dediği, Kadir K.K’nın: Dedi ki para dedi yenge dedi bende dedi yarın Levent abiye yollatırıyim dedi yengeyi  parayı versin dediği, Levent Temiz’in: Tamam tamam dediği, Kadir K.K’nın: Şimdi sen yengeyi ara Deki yarın de buluşalım dediği, Levent Temiz’in: Tamam oldu dediği,

Tape no:.5077’de kayıtlı 12.05.2008 saat:17.31’de Levent Temiz’e kayıtlı mesajda; MESAJ : Kanalturk Koza grubuna satilmistir. Yeni kanal yoldadir. Durmak yok, duran duser. Yarini kurtarmak icin yobazlarla mucadeleye devam! şeklinde ifadelerin yazıldığı,

Tape no:.5078’de kayıtlı 15.05.2008 saat:17.25’de Levent Temiz’e kayıtlı mesajda; "Paksut u,santaj mi tehdit mi gozdagi amacli mi dinlediler?AKP hukuka ve devlet yonetimine saldirarak parti kapatilmasini engellemeye mi calisiyor?Ayip ve yazik!"

Tape no:.5080’de kayıtlı 19.05.2008 saat:15.42’da Levent Temiz ile Kadir K. isimli şahıs arasında geçen telefon görüşmede özetle; Kadir K.’nın: Müdafai hukukta nerde yer almak istiyosun dediği, Levent Temiz’in: Efendim abi dediği, Kadir K.’nın: Müdafai hukukta nerde yer almak istiyosun dediği, Levent Temiz’in: Müdafaıi hukukta askerim ben erim ben abi dediği, Kadir K.’nın: Yav bırakta şu artık bu lafı yeter yeter kendine koca aslan dediği, Levent Temiz’in: Eriz biz abi biz neyiz dediği, Kadir K.’nın: Yav bırak Allahın seversen tamam er er hepimiz eriz dediği, Levent Temiz’in: Eriz abi biz yani bizim bi biliyosun abi bizim hiç bi zaman bi beklentimiz koltuk makam  mevki olmadı dediği, Kadir K.’nın: Anladık anladıkta şunu örgütleyelim artık bu iş başa düştü dediği, Levent Temiz’in: Evet , evet abi inşallah abi , Ertuğrul hocamız gibi bi değerli bi yani insanla birlikte   olmak tabi bize onur veriyo dediği, Kadir K.’nın: Eyvalla dediği,Levent Temiz’in: Keşke zamanında tabi birlikte olsaydık, Ertuğrul hocamızla İşte bakalım abi hayırlısı işte nasip ya dediği,Kadir K.’nın: Bi genel kurul yapacaz da şu hareketi götürelim ekimde , kasımda bitirmemiz lazım dediği, Levent Temiz’in: Haziranın ortasında mı partinin genel kurulu dediği, Kadir K.’nın: Iıı genel kurul evet 20 yani 3. haftası olacak yaklaşık zamanlı bu 25 inde belirleyecez dediği,  

Tape no:.5087’de kayıtlı 14.02.2008 saat:14.41’de Levent Temiz ile İrfan B. isimli şahıs arasında geçen telefon görüşmede özetle; “İrfan B.’nin:  İrfan B., irfan b. benim ismim NTV televizyonundan hatırlıyomusunuz,bilmiyorum bu beşiktaş ağır ceza önünde telefonunuzu vermiştiniz orda bi grup gasdeciydik biz.., dediği, Levent Temiz’in: He evet evet dediği, İrfan B.’nin: Mavi montlu dediği, Levent Temiz’in: Evet evet buyrun dediği, İrfan B.’nin: Müsaitmisiniz ? dediği, Levent Temiz’in: Müsaitim buyrun dediği, İrfan B.’nin: Hı ya şimdi ben sizinle bi sohbet yapmak istiyorum da ropörtaj falan değil bu sadece  birazda habercilik sahiplerin ötesinde, Şimdi bu hikaye, bu ergenekon meselesi acayip bi hal aldı yani iş çığırından çıktı gibi yani herşey artık böyle bi günah keçisi gibi durumu falan, Yani inan haberci olarak ben müthiş bundan vicdanen çok rahat.. yani açık söyleyim, ben ... falan biriyim ama dediği, Levent Temiz’in: Yani.. dediği, İrfan B.’nin: Şimdi benim yayınlanmak kaydıyla falan değil hatta dediği, Levent Temiz’in: Anladım dediği,İrfan B.’nin: Not alıym gelip not alıyım sizden kopyada istemiyorum da bu veli paşanın ve kemal   beyin ifadelerine ben nasıl ulaşırım dediği, Levent Temiz’in: Şeymi mahkeme ifadelerimi dediği, İrfan B.’nin: Savcılıkta yaa mahkeme dedin savcılıkta aynı he iki tane oldu dimi şimdi hem savcılık.. dediği, Levent Temiz’in: Bende şeyler var o gün sadece mahkeme ifadeleri var, savcılık ifadeleri yok bende dediği, İrfan B.’nin: Anladım peki uzunmudur o mahkeme ifadeleri dediği, Levent Temiz’in: Yoo uzun değil yaa çok fazla uzun değil yani İrfan B.’nin: Ya onları bi ben gelip okusam yani vermekten imtina edebilirsinizde yazmak için değilde  hani dediği, Levent Temiz’in: Olur yarın şeyapalım telefonlaşalım biyerde görüşelim ben size okuturum yani onları  mahkeme ifadeleri var bende yani dediği, şüphelinin gizli olarak yürütülen soruşturma ile ilgili, adli makamlarca alınan ifadeleri basın mensuplarına ilettiği, soruşturmada eleştiri konusu edilen “gizliligin ihlal edilmemesi” prensibinin  kimler tarafından çiğnendiğini açıkça ortaya koyduğu, 

Tape no:.5070’de kayıtlı 30.05.2008 saat:20.35’de kayıtlı mesajda; "s bu aksam goruscektık .komutanda geldı." İfadesinin bulunduğu,

Tape no: 5531, 10.11.2008 tarihinde saat:16.59’da Şeref G. ile yaptığı görüşmede özetle; Şeref GÜL’ ün “Nerdesin?”dediği, Levent Temiz’ in “Floryadayım” dediği, Şeref G.’ ün “Ne yapıyon”dediği, Levent Temiz’ in “Oturuyorum sen ne yapıyorsun” dediği, , Şeref G.’ ün “Tamam kararımı verdim…Tamam işte”dediği, Levent Temiz’ in “Görüş biat et” dediği, Şeref G.’ ün “Evet”dediği, Levent Temiz’ in “İyi tamam nerdesin” dediği, Şeref G.’ ün “Hocamla beraber oturuyorum”dediği, Levent Temiz’ in “Ferman hocamlamı” dediği, Şeref G.’ ün “Ha ha”dediği, Levent Temiz’ in “Çok selamlarımı söyle” dediği, 
Tape no: 5532 ,11.11.2008 tarihinde saat:00.26’da Kadir K. K. İle  yaptığı görüşmede özetle; Levent Temiz’ in “Babacığım napıyorsun?” dediği, Kadir K. K.’ ın “Sağol abi sen nasılsın?” dediği, Levent Temiz’ in “İyiyim bugün gittim paşa kapısına” dediği, Kadir K. K.’ ın “....(anlaşılmadı) abi gördün mü?” dediği, Levent Temiz’ in “Hee çok rahat bi yer lan orası” dediği, Kadir K. K.’ ın “Öyleymiş abi ya ....(anlaşılmadı) gibi değil orası” dediği, Levent Temiz’ in “Çok bildiğin gibi değil çok rahat  vallaha” “bi işler karıştırıyosun diyom sanki” dediği, Kadir K. K.’ ın “Yo yo bişey yapmıyorum ya” dediği, Levent Temiz’ in “Tamam noldu o şey noldu yazı gelmedimi?” dediği, Kadir K. K.’ ın “Hayır daha gelmedi” dediği, Levent Temiz’ in “Az kaldı” dediği, Kadir K. K.’ ın “Yarında arayacam ya bi haftası falan kaldı abi” dediği, Levent Temiz’ in “Bi haftası kaldı değil mi …İyi ya tamam” dediği, Kadir K. K.’ ın “Yarın bi arayıp sorucam abi” dediği, Levent Temiz’ in “Oldu öpüyorum seni” dediği, 

Tape no: 5534, 17.12.2008 tarihinde saat:21.38’de  Tolga…  yaptığı görüşmede özetle ; Tolga’ nın “Reisim nasılsın?” dediği, Levent Temiz’ in “İyiyim sağol Tolga sen nasılsın?” dediği, Tolga’ nın “Sen parkta mısın reis?” dediği, Levent Temiz’ in “Yok Tolga evdeyim” dediği, Tolga’ nın “Ya bu Fermen hoca dün bişeyden bahsetmiştiya” dediği, Levent Temiz’ in “Kimden?” dediği, Tolga’ nın “Ferman hoca dün bişeyden bahsetmişti ya internettan” dediği, Levent Temiz’ in “Evet” dediği, Tolga’ nın “Hı ı reis %50 oluyo %50 olmuyo haberin olsun” dediği, Levent Temiz’ in “Valla ben anlamam o işlerden kardeş, Ferman hocanın kendisi orda oturuyo ara Ferman hocayı konuş” dediği, Tolga’ nın “Hı telefonu yok bende sana söylim dedim” dediği saptanmıştır.

d-Örgütsel İrtibatlar

 Şüphelinin provokatif amaçlı katıldığı basın açıklamaları;

1-28.08.2003 günü saat 13.30’da Beyoğlu ilçesi Devaçıkmazı Sok. İtalyan Bale Salonu’nda, İP Öncü Gençlik İstanbul İl Başkanı Mehmet Perinçek,  ADD İstanbul Merkez Şube Komisyon Başkanı Toros KORKMAZ ve İstanbul Ülkü Ocakları Başkanı Levent Temiz tarafından “Vatan Savunmasında Birleştik, Parola Ya İstiklal Ya Ölüm” başlıklı basın bildirisinin okunup dağıtıldığı, 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütükurma ve yönetme suçundan halen tutuklu olarak yargılanan Veli Küçük, 25.01.2008 tarihinde emniyetteki ifadesinde, Doğu Perinçek’in oğlu Mehmet Perinçek’in kendisiyle görüşmek istediğini, Mehmet Perinçek’in Ümraniye ilçesinde bulunan GİMA’ya geldiğini, Mehmet Perinçek’in Türk milliyetçiliğinden bahsettiğini, kendisinin de 30 Ağustos’ta ülkü ocakları ile beraber Taksim Meydanı’na niçin çelenk koymuyorsunuz diye söylediğini, bilahare aynı teklifi İstanbul Ülkü Ocakları Başkanı Levent Temiz’e de ilettiğini, şahısları bir araya getirdiğini, şahısların resmi prosedürü yerine getirerek etkinliği 30 Ağustos tarihinde Taksim’de gerçekleştirdiklerini, bu olayla ilgili basında Kızıl Elma İttifakı yönünde yorumlar yapıldığını beyan ettiği, 

2-30.08.2003 saat 14.00’de Beyoğlu ilçesi Tepebaşı eski TÜYAP önünde İP İstanbul İl Teşkilatı organizesinde çeşitli toplum kuruluşlarının katılımı ile “30 Ağustos’un 81.yılında bir zaferin coşkusunu yaşamak ve ordu millet kaynaşmasını sağlamak” için basın açıklaması yapıldığı, etkinliğe Levent Temiz, Mehmet Perinçek ve Sevgi Erenerol’un katıldığı,

3-03.06.2005 günü saat 14.40’da Fener Rum Patrikhanesi girişinde Hukukçular  Birliği Derneği Milliyetçi Ülkücü Avukatlar Grubu ve Milli Güç Platformu tarafından Ekümenlik ile ilgili basın açıklamasının yapıldığı, Kemal Kerinçsiz tarafından kilisenin giriş kapısına siyah çelenk bırakılmak istendiği, bilahare Fatih Adliyesi’ne gidilerek patrikhane hakkında suç duyurusunda bulunulduğu, 

4-09.03.2006 tarihinde saat 12.00 sıralarında Beyoğlu Galatasaray Meydanı önünde Hukukçular Birliği Türkiye Harp Malulleri Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği tarafından Van C.Savcısı Ferhat Sarıkaya’nın hazırladığı iddianameyi protesto etmek için basın açıklaması düzenlendiği, basın açıklamasına Kemal Kerinçsiz, Levent Temiz, Veli Küçük, Muzaffer Tekin ve Oktay Yıldırım’ın katıldığı, 

5-10.03.2006 günü saat 13.20 sıralarında Bilgi Üniversitesi’nde, “Sivil ve Demokratik Çözüm, Türkiye’nin Kürt Meselesi” adı altında düzenlenen paneli protesto etmek için Hukukçular Birliği tarafından basın açıklaması düzenlendiği, eyleme katılan Levent Temiz tarafından basın açıklamasının okunduğu, 

6-07.05.2006 günü saat 12.15 sıralarında Beyoğlu Galatasaray Meydanında Hukukçular Birliği Milli Güç Platformu, Vatansever Güç Birliği, Türkiyem Topluluğu, Aydınlar Ocağı, Türk Dünyası İnsan Hakları Derneği, Anadolu Dostluk ve Türkmen Derneği tarafından Yunanistan’ın Selanik’te açmayı planladığı “Pontus Soykırımı Anıtı”nı protesto etmek için basın açıklaması düzenlendiği, Kemal Kerinçsiz tarafından topluluğa hitap edildiği, Yunanistan Konsolosluğu önüne siyah çelenk bırakıldığı, eyleme Levent Temiz, Oktay Yıldırım, Muzaffer Tekin, Zekeriya Öztürk, Emin Gürses, Kemal Kerinçsiz ve Asım DEMİR isimli şahısların katıldığı,

7-07.06.2006 günü saat 11.25 sıralarında Sultanahmet Adliyesi önünde Perihan MAĞDEN’in vicdani ret konusunda yargılanması ile ilgili 50 kişilik gruba Gönül APAYDIN tarafından basın bülteni okunduğu, protesto gösterisini yapan grubun Kemal Kerinçsiz tarafından yönlendirildiği, gösteride bulunanlara müdahale söz konusu olduğunda olayın büyüyebileceği, müdahalenin adliye içerisindeki düzeni ve görülmekte olan duruşmaları olumsuz etkileyebileceğinden duruşma bitene kadar güvenlik tedbirlerinin devam etmesine karar verildiği, provokatif gösteriye Levent Temiz, Kemal Kerinçsiz, Sevgi Erenerol, Oktay Yıldırım ve Asım DEMİR’in katıldığı,

8-21.09.2006 günü saat 10.30 sıralarında Beyoğlu Adliyesi’nde Büyük Hukukçular Birliğinin organize ettiği “Küresel BOB Projesi çerçevesinde askeri işgal ve parçalanma tehlikesi ile karşı karşıyadır” konulu protesto eylemi düzenlendiği, “misyoner çocukları O.PAMUK, H.DİNK, H.CEMAl, İ.BERKAN, H.ŞAHİN, M.BELGE”, “baba ve piç”, “Hukukçular Birliği” ibareli pankartı taşıdıkları, 3 sayfadan ibaret olan “biz burdayız sen nerdesin” ile başlayan bildirinin okunduğu, bildiride Av.Levent Temiz’in isminin de bulunduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Levent Temiz’in kullandığı 0532 223 53 48 ve 0538 511 79 31 numaralı hatlar ile ilgili İstanbul 9.Ağır Ceza Mahkemesinin 2008/1084 sayılı kararına istinaden yapılan incelemesinde Levent Temiz’e ait sim kartta, Arif Doğan’a ait 0532 283 89 24 numaralı hattın, ayrıca Adil Serdar Saçan’a ait 0505 543 09 03 nolu numaranın kayıtlı olduğubelirlenmiştir.

Haklarında  kamu davası açılan sanıklardan M.Zekeriya Öztürk’ten elde edilen cep telefonuna takılı sim kartın rehber bölümünde (Levent Temiz 0532 784 0864) şeklinde,

 Veli Küçük’ten elde edilen cep telefonuna takılı sim kartın rehber bölümünde(Levent Temiz 0539 493 8829) şeklinde, Oktay Yıldırım’dan   elde edilen cep telefonuna takılı sim kartın rehber bölümünde(Levent Temiz 0532 223 5348) şeklinde,   M.Fikri Karadağ’dan elde edilen cep telefonuna takılı sim kartın rehber bölümünde(Levent Temiz  Hukuk Birliği 0532 223 5348) şeklinde  Levent Temiz’in ismi ve telefon numarasının yazılı olduğu tespit edilmiştir.

Soruşturma kapsamında tutuklanan Mehmet Zekeriya Öztürk’ün Codegen marka USB hafıza kartında yapılan incelemede, adı geçen şahsın kendisine gönderilen mesajları “cep mesaj” isimli klasör içinde kaydettiği, bahsedilen klasörün incelenmesinde;

-Şüpheli Levent Temiz’in 08.11.2005 tarihinde saat 00.55 sıralarında gönderdiği mesajda, “böyle bir şansın, hakkın, lüksün yok, bunu sadece düşünebilir ve söyleyebilirsin. Cephede adam kaybedemiyiz. sıkılacak adreslerse gayet açık”, 

Yine Levent Temiz’in 19.11.2005 tarihinde saat 05.48 sıralarında gönderdiği mesajda, “bu şerefsizler Jitem’i bitirmek istiyor. Hatta işgal altındaki devletin içindeki milli unsurları. Oyuna gelmeyelim. Çünkü bu süreç TC.nin tasfiyesini hızlandırır.” yazdığı, 

Levent Temiz’in 11.09.2006 tarihinde saat 04.03 sıralarında gönderdiği mesajda, “...devletimiz aynı İsrail’in yaptığı gibi terör örgütlerinin liderlerine nokta suikastler yaparak öldürsün. Bu çok kolay abi. Düşünsene mesela Zübeyir Aydar gibi veya Remzi Kartal gibi vatan hainlerinin yurtdışında öldürülmelerini, bunun bize iki yönlü avantajı olur. 1-Türk devletinin uluslararası prestiji artar, 2-örgüt elemanları demoralize olur ve bu terör örgütleri kendiliğinden kendi kendini tasfiye sürecine sokar. Türk devletinin gücünü gören içerideki ve dışarıdaki sempatizanlar pasifize olur. Eğer devletimiz hala güçsüz bir devlet olma kararlılığında ısrar ediyorsa bu işi hakkıyla başaracak aslanlar mevcut. Bu aslanlar daha önce devletin yanlış seçim yaptığı menfaatperest çakallar sürüsünden değil. Yurtdışına sızarak kimseden en ufak maddi manevi destek almadan bu hayati nokta operasyonları yapacak beceri ve cesarete sahipler. Bu proje hayata geçerse terörün kökü kalmaz. Yeterki devletimiz (hükümet değil) bu konuda kararlılık göstersin, selamlar” yazdığı görülmektedir.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olma suçundan halen İstanbul 13.Ağır Ceza Mahkemesinde tutuklu olarak yargılanan M.Zekeriya Öztürk’ten elde edilen bilgisayarın hard diskinin incelenmesinde, 0532 223 53 48 numaralı hattı kullanan Levent Temiz’in 14.05.2006 tarihinde saat 03.46’da gönderdiği mesaj içeriğinde; “bugün Türk, tarihinde görmediği kadar aşağılanmaktadır. Avrupa’nın ve ABD’nin saldırganlığı tehlikeli boyutlara ulaşmıştır. İşbirlikçi komprador sistem görülmedik derece aşağılıktır. Bu durumda Türkçü devrimci gençlere ihtiyaç vardır. Ben TC. nin sadece tam bağımsızlığını istedim. Bu nedenle ben ve ülküdaşlarım emperyalizme ve işbirlikçilere karşı savaştık. Bundan dolayı ölümden korkmuyoruz ve ben genç yaşta ülkemin bağımsızlığına kendimi armağan etmekten onur duyuyorum. Türklüğün tek kurtuluş çaresi kalmıştır O DA SİLAHLI MÜCADELEDİR. Av.Levent Temiz” dendiği, aynı mesajın aynı tarihte saat 03.04’de Veli Küçük’e, 03.14’de Sevgi Erenerol’a, 03.50’de Kemal Kerinçsiz’e, 04.12’de M.Fikri Karadağ’a gönderildiği telefon dökümleri ile tespit edilmiştir. 

Kuvva-i Milliye Derneği’ nin Ankara bürosunda yapılan aramada ele geçen dijital malzemeler hakkında tanzim edilen İnceleme ve Değerlendirme Raporu’ nda;

06 Aralık 2006 tarihli E-postanın, Güler Kömürcü’nün aynı gün Zaman Gazetesinde çıkan bir haberi Bekir Öztürk’e gönderdiği, bu yazıda; Kemal Kerinçsiz'in ulusalcı ekibinin dağıldığı, Yeni Hayat Dergisi'nin sahibi Avukat Hanefi Altaş, Avukat Levent Temiz ve Avukat Ahmet Ülger’in Büyük Hukukçular Derneği’ni terk ettiği, Kemal Kerinçsiz'in bütün eylemlerinde yanında yer alan Levent Temiz’in 'bilinmeyen unsurlar ve oluşumlarla ilişkisini' gerekçe göstererek ayrıldığı, Kemal Kerinçsiz'in Türksolu'nun toplantılarına katıldığının belirtildiği anlaşılmaktadır. 

Halil Behiç Gürcihan ait, SEAGATE marka, seri numarası 6EJ00TXL olan hard diski üzerinde yapılan incelemede;“eml” dosyası incelendiğinde o.calli@gmx.net isimli e posta adresinden bgurcihan@superonline.com isimli e posta adresine gönderildiği anlaşılmıştır.Söz konusu e postada "levent temiz"  isimli şahsın Hrant DİNK ile ilgili basın açıklaması yapması sonrasında hakkında açılan dava ile ilgili olarak destek talebi ile bilgi@acikistihbarat.com’a göndermiş olduğu e posta olduğunun  görüldüğü,

Şüpheli İsmail YILDIZ’ın Ankara ili Çankaya İlçesi Tunus Caddesi Renk Apartmanı 91/1  sayılı yerde bulunan SESAR (Siyasi, Ekonomik , Sosyal Araştırmalar ve Strateji Geliştirme Merkezinde ele geçirilen Yonsis 84 ibareli bilgisayarın incelenmesinde;


“Bulunanlar\SESAR/OCAK_HAZIRAN_2007.doc” isimli 505 sayfalık yazı içerisinde: Ulusal Hukukçular Birliği Derneği: BHB'de Kerinçsiz'in çok öne çıkması, derneği böldü. Levent Temiz, 2006 yılında BHB'den ayrılarak Ulusal Hukukçular Birliği Derneği'ni (UHB) kurdu, şeklinde yazıların bulunduğu,

               Hakkında kamu davası açılan Emin Gürses’ten   elde  edilen dijital delillerin incelenmesinde vatan-devrim-mülakat.doc isimli word belgesinde;  Eski  İstanbul Ülkü Ocakları İl Başkanı Levent Temiz’in (Temiz’in yanıt hakkı baki) 26 Şubat 2004’te AGOS’un kapısına gidip, “Hrant Dink, Bundan Sonra Bütün Öfkemizin Ve Nefretimizin Hedefidir” demesi bir yeşil ışık mı? , Levent Temiz, Amerikan Konsolosluğu’nun peşinden “Gel, bir konuşalım” diye yalvardığı biridir. Ama bunu kabul etmediği için de birçok yerden dışlanmıştır. Ben size bunu bir bilgi olarak söylüyorum. Zaten bu yeşil ışıklar da öyle orta yerde yakılmaz. Temiz’in yaptığının adı eylem yazdığı belirlenmiştir.

                 Şüpheli  Tunç Akkoçun İkametinden elde edilen14 nolu cd\belgeler\16 eylül 2003-ba.doc isimli word belgesinde;“İşçi Partisi Öncü Gençlik İstanbul İl Başkanı
Mehmet Perinçek ve İstanbul Ülkü Ocakları Başkanı Levent Temiz;
“Türkiye kendisine yönelen tehdidi, yeniden “Ya İstiklal Ya Ölüm” şiarıyla göğüsleyebilir. Biz “Gerekirse silahlı mücadele ederiz” sözlerini bu konjonktürde, yurdumuzun açık bir dış tehdit altında bulunduğu koşullarda söyledik” şeklinde yazı olduğu görülmektedir.

              Hürriyet gazetesinin 15 Eylül 2003 Pazartesi  günlü sayısında İşçi Partisi MK üyesi ve İstanbul İl Başkanı Mehmet Perinçek ile İstanbul Ülkü Ocakları Başkanı Levent Temiz’in Aktüel Dergisi’nin son sayısında yayımlanan röportaja atıf yapılan yazıda yöntem olarak silahlı mücadeleyi benimsedikleri belirtilerek “gerekirse silahlı mücadele ederiz” başlıklı bir haber yayınlandığı, haberin devamında; “Türkiye Cumhuriyeti, silahla kurulmuştur ve ancak silahla yıkılabilir. Yukarda saydığımız koşullarda Türkiye’de bir vatan savunması cephesinin oluşturulması mecburidir. Vatan savunmasının teminatı doğallıkla Türk Silahlı Kuvvetleri’dir. Kurtuluş Savaşı gibi büyük bir mücadele vermiş Türk milleti de bir düşman işgali karşısında elbette ki vatan savunması cephesindeki yerini alacaktır,”dendiği saptanmıştır.

Hakkında kamu davası açılan sanıklardan Kemal KERİNÇ’sizden elde edilen kemal kerİnçsİz\dİjİtaller\ilksol_pc\doc\taslak türkiyem toplulugu.doc isimli  word belgesinde;
“TASLAK, Türkiyem Topluluğu İstanbul Yürütme Kurulu Görev Bölümü başlığının

Teşkilatlanma - Sivil Toplum Kuruluşlarıyla İlişkiler” adı altında; Levent Temiz Av.532.2235348 -5295513 avukat.leventtemiz@gmail.com Hukukçular Birliği Yön.K. şeklinde yazmaktadır.

Hakkında kamu davası açılan sanıklardan  Emin Gürses’ten elde edilen, emİn gürses\dİjİtaller\maxtor e1pc1t1ez9999 40gb\doc\vatan-devrim-mülakat.doc isimli word belgesinde;     “ Eski  İstanbul Ülkü Ocakları İl Başkanı Levent Temiz’in (Temiz’in yanıt hakkı baki) 26 Şubat 2004’te AGOS’un kapısına gidip, “Hrant Dink, Bundan Sonra Bütün Öfkemizin Ve Nefretimizin Hedefidir” demesi bir yeşil ışık mı? Levent Temiz, Amerikan Konsolosluğu’nun peşinden “Gel, bir konuşalım” diye yalvardığı biridir. Ama bunu kabul etmediği için de birçok yerden dışlanmıştır. Ben size bunu bir bilgi olarak söylüyorum. Zaten bu yeşil ışıklar da öyle orta yerde yakılmaz. Temiz’in yaptığının adı eylem”şeklinde adının geçtiği, görülmektedir.

İsmaİl YILDIZ’dan elde edilen; dİjİtaller\yonsis75ibareli_samsunghdd_s0dwj1jl918228\doc\İfrat.doc isimli word belgesinde;

         BOP’ÇULARIN DEĞİRMENİNE SU TAŞIYAN “REAKSİYONER ULUSALCI” Kerinçsiz VE ARKADAŞLARI?!
        “Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin, görüşme talebini geri çevirdiği, Ülkü Ocakları'nın 'aforoz' ettiği avukat Kemal Kerinçsiz ve avanesinin yeni adresi belli oldu: Türkiyem Topluluğu. TESEV'in toplantısında terör estiren Kerinçsiz ve avanesi, topluluğun İstanbul İl Temsilciliği'nde yer alıyor. Topluluk, siyasi hareket olmadığını açıklasa da il ve ilçelerde siyasi parti gibi örgütleniyor. 
Topluluğun sözcülüğünü, milliyetçi görüşleri ile bilinen Türk-İş'e bağlı Türkiye Metal Sendikası'nın 31 yıllık Genel Başkanı Mustafa Özbek tarafından oluşturuldu. Mustafa Özbek'in 14 Nisan'da bir basın toplantısı ile duyurduğu topluluğa bağlı, ilk il temsilciliği bir hafta sonra İstanbul'da oluşturuldu. Prof. Dr. Mustafa Erkal'ın başkanlığını yaptığı kurucular kurulunda ise TESEV'in önceki günkü toplantısında terör estiren şu isimler var: Kemal Kerinçsiz, Ramazan Bakkal, Erdal Ergen ve Aynur Saydam. Yine 34 kişilik kurulda yer alan Eski İstanbul Ülkü Ocakları Başkanı Levent Temiz ile Türk Ortodoks Patrikhanesi'nden Sevgi Erenerol da Kerinçsiz ile bir çok eylemde birlikte hareket ediyor. Kurul, açıklamasında şu görüşlere yer veriyor: "Topluluk, bunalımdan çıkış yolunu Türk'ü ve Türkiye'yi gönülden seven insanların teşkilatlanması ve güç birliği oluşturması ile olacağına inanıyor. Amaca ulaşmak için Türkiye genelinde teşkilatlanma çalışmalarına hız veren Türkiyem Topluluğu; iç ve dış ihanet ittifakına karşı, üniter yapımıza ve Cumhuriyetin değerlerine bağlı olan herkesi topluluğun çatısı altında birleşmeye çağırıyor." 

Topluğun sözcüsü Özbek, 14 Nisan'daki basın toplantısında, bir siyasi hareket olmadıklarını kaydederken, 'halk teveccüh gösterdiği takdirde bu talebin önünde duramayacaklarını' belirtmişti. Mustafa Özbek ayrıca, halkın iradesinin parlamentoya yansımasına öncülük edeceklerini de belirtmişti” şeklinde  değerlendirmelerin yer aldığının tespit edilmiştir.




Sanık Erkut Ersoy’ un dijitallerinde yapılan incelemelerde, ümit sayin ile binbaşı o. t. ve üsteğmen z. y. arasında gerçekleşen chat konuşmaları. doc isimli word belgesinde ve şüpheli Habip Ümit Sayın’ dan elde edilen dijitallerde yapılan inceleme sonucunda, bulunanlar\devlete sızma faaliyetleri klasörü içresindeki “umitsayın” nicki kullanan sanık Habip Ümit Sayın ile “MSN görüşmelerinde, “oganturkmen” nickini kulunnan Binbaşı O.T’nin 12.07.2008 tarihinde yaptıkları  MSN görüşmesinde özetle;  H.Ü.Sayın’ ın “zafer ve caner de hatta. biraz sonra konferansa girelim” “böylece 3-4 kişi farklı renklerle çok rahat tartışıp konuşabiliyoruz. onu bir görün” “ama onlara da mesaj yollamanız ve ilave etmeniz lazım” zaferyener2004@yahoo.com” “cnrkarahan@yahoo.com” “zafer de şu anda ADSL bağlatıyormuş” “biraz sonra müsait olurlar” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Tamam hocam. Bu konferansı yarına ya da sonraya bıraksak olur mu” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “tamam olur” “Levent Temizle arası çok iyi. levent bugün enstitüye geldi” “hrant dink’in türklere küfür etmesi davasında o da var” dediği, binbaşı o.t’ nin “ne diyorsunuz? burada temasa geçebilir miyim” dediği, h.ü.sayın’ ın “ben temasa geçirtebilirim” “leventle konuşayım ona direkt ulaşıyor” “siz buraya gelince de leventle tanışmanızda yarar var” dediği, binbaşı o.t’ nin “tamam hocam ben sizden haber bekliyorum. bu arada hırant'ı beraat ettirecekler herhalde. koşullar konusunda tam anlamıyla hem fikiriz. bu levent kim” dediği, h.ü.sayın’ ın “levent temiz. eski ülkü ocakları başkanı. kızıl elma ve sağ-sol birleşmesinden sonra bahçeli tarafından aforoz edildi” “size bahsetmiştim” dediği, binbaşı o.t’ nin “doğru. şimdi hatırladım güvenilir mi” dediği, h.ü.sayın’ ın “valla çok uzun süredir tanımıyorum. ama iyi çocuğa benziyor” “ama kim iyi kim kötü artık ayırt etmek için çok uzun sürede karar vermek gerektiğine inanıyorum” “jandarma istihbaratı bendeki özel harp kitapları ile çok ilgilendi” “o kitapları genkura da çekmemiz lazım levent paşaya ileteceğim” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Onu ben de soracaktım. O Özel harp kitaplarından bir suret ayarlayabilir miyiz? Bir de nereden buldunuz” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “bunlar artık bulunamaz. abdde bile Yasak” “bendekiler ender kopyalardan yeraltından buldum, abdde yeraltında herşey var” “tüm bomba ve patlayıcı ve bubi tuzak yöntemleri var” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “O zaman Genkur için bir benim için bir suret ayarlayalım hocam. Tabi o bahsettiğiniz yer altı cd'lerinden de alırsam sevinirim” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “tabii cdler kolay, geldiğinizde hemen çekeriz” dediği anlaşılmıştır.

“umitsayın” nicki kullanan sanık Habip Ümit Sayın ile “MSN görüşmelerinde, “oganturkmen” nickini kulunnan Binbaşı O.T’nin 16.07.2008 tarihinde yaptıkları  MSN görüşmesinde özetle;  H.Ü.Sayın’ ın “bugün acıkistihbarat sitesinin yapımcısı behiç gürcihan ve levent temiz bana geliyorlar” “yahoogrouplardan gelen son mesajları okudunuz mu” “ermenilerin türklere hakareti ile ilgili internete verdiğimiz mesaja çok yanıt geldi herkes mehmet beyi aramış” “biz yoğun şekilde alemdaroğlu meselesine kitlendik” “bunu da internete yayacağız” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Bu arada Levent Temiz size geldiğinde şu Çölaşan konusunu ona açabilir misiniz? Hazır izindeyken bir temas kurmak fena olmaz” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “sizi telefonda görüştüreyim” “Özlemin de çölaşanla direkt teması var” “özlemle bugün buluşacak mısınız” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Ondan haber bekliyorum” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “özlem mustafa balbay ve çölaşanı Avrasyadan tanıyor” “ona da konuyu açın” dediği, BİNBAŞI O.T’nin “Biliyorum. Ona da bu konuyu çıtlatmayı düşündüm zaten” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “11 eylül kitabında gerçek isminiz mi olacak yoksa barış kerimoğlu mu” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “O kitapta gerçek ismimin olmaması benim yararıma olur. Tespit ettikleri an defterimi dürerler çünkü” “benim için atış emeklilikten sonra serbest olacak” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “bizim şu anda Kalemdar konusunda yoğunlaşmamız arttı. dönme ihtimali yüksek, onunla ilgili mailleri okudunuz mu” “nur serter ve bizim enstitüdeki ersi abacı kalfoğlu onu satıyor” “Parlakla görüşüyorlar ve fahişeler gibi bilgi taşıyorlar” “ayrıca sizi açık istihbarat sitesinin sahibi behiç gürcihanla da tanıştıracağım” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Behiç Gürcihan'la tanışalım, ama ne zaman nerede” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “behiç bugün gelecek” “telefonda tanışabilirsiniz” “gelince de burda tanışırsınız” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Telefonla irtibatı pek tercih etmiyorum. Orada ya da yolları buraya düşerse burada tanışmak ve yüz yüze iletişim daha faydalı olur” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “tamam” “Levent Temiz tutturmuş özel harbe gireceğim DİYE” “birisinin ona bunun hemen hemen imkansız olduğunu anlatması lazım” dediği görülmrktedir.

“umitsayın” nicki kullanan sanık Habip Ümit Sayın ile “MSN görüşmelerinde, “oganturkmen” nickini kulunnan Binbaşı O.T’nin 21.07.2008 tarihinde yaptıkları  MSN görüşmesinde özetle; H.Ü.Sayın’ ın “özlemle bağlantıları sıkı tutmalıyız. bir kadından beklenmeyecek kadar tutarlı, ulusalcı ve dürüst ve ilkeli ve sosyal” “siz zaferle onu orda marke edin” “inanılmaz destek oluyor bilgi yollama açısından” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Zafer mi” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “evet veya sadece siz” “yani kızla görüşün ve onun istihbarata olan açlığını giderin demek istiyorum” “kız istihbarat meraklısı” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Özlem Hanım konusunda da Zafer konusunda da size katılıyorum” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “yani özlemi daha iyi kazanmamız lazım” “o nedenle orda benim geldiğimde toplanan grup arada bir toplanın ve onu da aranıza alın” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Kızın merakı sadece istihbarat değil. Söylediğiniz gibi bir şeyler yapabilmek istiyor” “Hocam askerler konusunda bir şey diyemem de sivillerle arada toplanabiliriz” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “tamam iyi işte. bir ekip oluştu orda” dediği, BinbaşI O.T’ nin “Askerlerden şu an için sadece Zafer olumlu geliyor bana” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “caner de olumlu ama daha çekingen” dediği, Binbaşı O.T’ nin “doğru” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “yani zafer internete hakim olmak artık büyük bir güç” “zafer bu arada perşembe ŞATO ya rapor götürmeyi düşünüyorum” “Perşembe akşamı kadıköyde bir grup toplantısına davetlisin” dediği, görüşmenin devamında “zaferyener2004” nickini kullanan üsteğmen Z.Y ile yaptıkları MSN görüşmesinde, ÜSTEĞMEN Z.Y’ nin “beni mi tanıyacaklar” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “evet” “yani seni çok övdüm ve merak ediyorlar” “sempatik kanallar olarak tanıyacaklar” dediği, üsteğmen Z.Y’ nin “açık istihbaratta vardı onunla ilgili yazı” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “evet” “zaten toplantıya katılan o yazının yazarı Behiç Gürcihan, Ben ve Levent Temiz ile belki Emin Gürses” “toplantı dediğim bira içeceğiz” “Levent Temizi dün behiçle tanıştırdım çok sevdi” “açık istihbarat iyi bir grup” “nur serter ruh çağırma seanslarına katılıyormuş” “rafet kayserilioğlunun sevgi dünyası dergisinde makaleler yazmış” “atatürkün ruhunu da çağırıyorlarmış ve beyti dosttan haberler alıyorlarmış” “beyti dost size kimi hatırlatıyor, dost tarikatını değil mi” “dost tarikatı da kemalist geçinen bir tarikat değil miydi” dediği, üsteğmen Z.Y’ nin “bu kadar olamaz hocam, Atatürk'ü buna da alet ettiler” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “ihsan güvenin tüm ses kayıtları geldi bana” “zafer gelince sana dinleteceğim” “dost tarikatının tüm bantları var” “atatürkün ruhunu çağıran ve türbelere giden bir kadın nur s.”  Dediği saptanmıştır.

“umitsayın” nicki kullanan sanık Habip Ümit Sayın ile “MSN görüşmelerinde, “oganturkmen” nickini kulunnan Binbaşı O.T’nin 06.08.2008 tarihinde yaptıkları  MSN görüşmesinde özetle; H.Ü.Sayın’ ın “Zaferin bağlı olduğu bir ekiple tanıştım” “genkur bağlantılı bağımsız çalışıyorlar” “sizle de tanıştıracağım onlar bu işi çözebilirler” “ayrıca Levent Temiz grubu da çözebilir” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “Vardır da elinde o kadar kaldığını zannetmiyorum. Sonra kitap alsam ne yapacağım ki hocam? Zafer'in bağlı olduğu ekip nasıl Gnkur. bağlantılı bağımsız oluyor hocam” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “Zafere karşılaştığınızda yüz yüze sorun” “Onlar farklı bir birimmiş. İsmi ÇAĞRI Özkan” “artık anladım ki bu bahriyelilerde karakter olarak fazla iş yok” “1993 KHO mezunu hangi rütbededir” “Kuleli 1984 hangi rütbededir ve KHO 1993 hangi rütbededir biliyor musunuz” dediği, BİNBAŞI O.T’ nin “1993 KHO mezunu Yüzbaşı, Kuleli 1984 mezunu Binbaşı ya da Yarbay rütbesindedir hocam. Hayırdır” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “onların yahoo grubuna da mesajlar yollayacağım, onlar tanıyorlar bazı dostlarımızı, tüm asker ve subayları bir listede birleştirmeye çalışıyorum” “binbaşım, size melek isimli birisinden gelen maili de ekleyip, uygun bir dille yaptığının ayıp olduğunu belirtirseniz. bir de meleğin mailini ekleyip, guvenlikistihbarat-owner@yahoogroups.com adresine de cc lerseniz sevinirim. Ama bir 5 dk.nızı alır, biraz sonra yapabilir misiniz” dediği, Binbaşı O.T’ nin “Hocam ben o işi yarın ya da pazartesi halledeyim” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “siz bilirsiniz ama demir tavında dövülür. sadece 5 dk.nızı alır” dediği, Binbaşı O.T’ nin “Hocam haklısınız da benim derdim yorgunlukla yanlış bir iş yapmamak. Bir deşifre olursam o benim canıma okur çünkü. Malumunuz sabretmem gereken iki yıl var. Onun için yarın ya da pazartesi sağlam kafayla olsun diyorum. Boşuna gündüzün şerri akşamın hayrından iyi dememişler hocam” dediği, H.Ü.Sayın’ ın “tamam binbaşım nasıl uygun görürseniz” dediği, 

Şüpheli Levent Temiz ’in dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu telefon görüşme sayısı şöyledir:

1
Adil Serdar Saçan

19

2
Arif Doğan


  5

3
Atilla AKSU


36

4
Durmuş Ali ÖZOĞLU
  2

6
Doğu Perinçek

  2

7
Emin Gürses


21

8
Halil Behiç Gürcihan

81

9
Habib Ümit Sayın
          123

10
İbrahim ŞAHİN

30

11
Kemal Kerinçsiz
          167

12
Mehmet Fikri Karadağ
28

13
Muzaffer Tekin

44

14
Mehmet Zekeriya Öztürk      437

15
Oktay Yıldırım

  6

16
Sevgi Erenerol

50

17
Veli Küçük


68

e- Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Şüpheli Levent Temiz’in Arif Doğan, Emin Gürses, Hakkı K., Kemal Kerinçsiz, Fikri Karadağ, Zekeriya Öztürk, Muzaffer Tekin, Sevgi Erenerol, Veli Küçük ile örgütsel bağ ve irtibat içinde olduğu, bu şüphelilerin bir kısmı ile birlikte provokatif amaçlı protesto gösterilerine katıldığı anlaşılmaktadır., 

Hukukçu kimliğine rağmen demokrasi ve mevcut hukuk sistemine karşı olduğu, Türk ihtilalini gerçekleştirme amacı doğrultusunda çalıştığı, bu ihtilalin gerçekleşmesi halinde azınlıkların tüm haklarının ellerinden alınacağını, mal varlıklarının ihtilal komitesince devletleştirileceğini, azınlıklara tek tip çamur renginde devşirme ve jenosit amblemli forma giydirileceğini, tüm basın kuruluşlarının kapatılarak yöneticilerinin kurşuna dizileceğini, Türk adetlerine mugayir yerlerin kapatılarak yöneticilerinin kurşuna dizileceğini, büyük ihtilalle oyunun bozulacağını belirttiği görülmektedir. 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olma suçundan tutuklu Mehmet Zekeriya Öztürk, Veli Küçük, Sevgi Erenerol, Kemal Kerinçsiz ve M.Fikri Karadağ’a Danıştay saldırısından 3 gün önce kullandığı 0532 223 53 48 numaralı hattan mesaj gönderdiği, mesajda açıkça,  şiddete çağrı mahiyetinde “silahlı mücadeleden’ bahsettiği, bu mesajın Zekeriya Öztürk’den elde edilen bilgisayarın harddiskinin incelenmesi sonucu tespit edildiği, şüphelinin ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜnün amaçları doğrultusunda hareket ettiği, şiddete çağrı içeren mesajlar çektiği, örgütün hukuk departmanında görevli üyesi olduğu, ikametinde  ruhsatsız 63 adet mermi bulundurduğu, anlaşılmakla;

Şüpheli Levent Temiz’in eylemlerine uyan TCK.nın 314/2, 53,54, 58/9, 63 , 6136 sayılı kanunun 13/3, 3713 sayılı kanunun 5. maddeleri gereği cezalandırılması talep edilmiştir. 

38-Şüpheli Ertaç GİRAY

a-Savunmaları

        Savcılık beyanı;

Cumhuriyet Savcılığından emekli olduğunu, halen avukatlık yaptığını, meslekteyken 1999 senesinde eski TCK.’nın 296.maddesinde belirtilen suçluyu gizleme suçundan yargılandığını, bu suçtan dolayı hüküm giydiğini, cezasının tecil edildiğini, 2007 yılında Muzaffer Tekin isimli şahsın Emniyetçe yapılan aramasına katıldığını, bu şahısla yapmış olduğu görüşme sebebiyle suçluyu gizleme iddiası ile hakkında soruşturma sürdürüldüğü, bu soruşturmanın halen Beyoğlu 3.Ağır Ceza Mahkemesinde devam  ettiğini, 

Şüphelilerden Muzaffer Tekin’i tanıdığını, Mehmet Zekeriya Öztürk ve İsmail EKSİK’in avukatı olduğunu, Rafet ASLAN isimli şahsı Muzaffer Tekin’in yanında arama esnasında gördüğünü, Güler Kömürcü’yü bu olaylardan önce hukuk davalarındaki avukatı olması sebebiyle tanıdığını, 

Ergenekon örgütünün üyesi olmadığını, ele geçen örgütsel belgeleri bilmediğini, ancak dava sebebiyle birçok belgeyi okuduğunu, ancak davadan önce bu belgelerden haberi olmadığını, 

2006 yılında MİT eski İstihbarat Daire Başkanı Mehmet EYMÜR’ün Doğu Perinçek’e karşı avukatlığını yaptığını, kendisi hakkında MİT ve CIA ajanı olduğu hususundaki iddiaların Doğu Perinçek tarafından ileri sürüldüğünü, Aydınlık dergisi ve yandaşları tarafından gerçek olmayan haberlerle hedef gösterildiğini, 

Savcı olarak görev yaptığı dönemde Adil Serdar Saçan’a görev verip birçok operasyon yaptırdığını, ancak bu kişi ile başkaca irtibatının olmadığını, 

Mehmet Zekeriya Öztürk ve Güler Kömürcü’yü tanıdığını, müvekkilleri olduğunu, 

Muzaffer Tekin’i daha önceden bir kez gördüğünü, Danıştay olayı sebebiyle Mehmet Zekeriya Öztürk’ün kendisini aradığını, Muzaffer Tekin ile ilgili arama kararı çıktığını söylediğini, Muzaffer Tekin’i onurlu biri olarak tanıttıkları için bu kişiye yardımcı olacağını söylediğini, Muzaffer Tekin’e de gidip teslim olmasını söylediğini, savcılığa gidip teslim olması halinde yanında olacağını belirttiğini, bu sözleri söylediği zaman yanında Mehmet Zekeriya Öztürk, İsmail EKSİK ve Rafet ARSLAN’ın da olduğunu, 

Muzaffer Tekin isimli şahsın 26.05.2006 günü vermiş olduğu emniyet ifadesinin 12.sayfasında “Av. Ertaç GİRAY, İsmail PAKER ve M.Zekeriya Öztürk hemen orduevinin aşağısında bulunan Dalyan denilen deniz kenarındaki yere geldiler, Ertaç GİRAY bana cep telefonumu kapatıp pilimi çıkarmamı istedi ve evde geçen olayın özetini bana nakletti. Netice itibariyle ALPASLAN ile irtibatlı düşünülerek yakalama emri savcılıkça çıkartıldığını söyledi, bir iki gün gözaltına alındığım takdirde onurumun kırılacağını, hatta evden alınanların incelenmesinin de bayağı zaman alacağı düşüncesiyle faillerin mahkemeye çıkarılıncaya kadar benim yakalanmamam gerektiğini birkaç kez vurgulayarak beni ikaz etti” şeklinde beyanda bulunduğunun hatırlatılması üzerine, şüpheli cevaben;

Bu konularda Şişli Cumhuriyet Başsavcılığı’na ayrıntılı beyanlarda bulunduğunu, bu beyandan ötürü yargılanmasının devam ettiğini, iddia edildiği şekilde bir beyanının olmadığını söylediği, 

Soruşturma aşamasında ölen Kuddusi OKKIR isimli şahsın 22.06.2007 tarihinde emniyette vermiş olduğu ifadede “...ben Danıştay saldırısı olduğu esnada Muzaffer Tekin isimli şahsın yanında değildim. İsmail PAKER, M.Zekeriya Öztürk, Ertaç GİRAY ve Rafet ASLAN isimli şahıslar ile 2004 yılında daha önceden bahsettiğim gibi Vatansever Güç Birliği İstanbul Şubesi çalışmalarında ve sonrasında tanıştım” şeklindeki beyanı okunup sorulduğunda, Kuddusi OKKIR’ı tanıdığını, tutuklandıktan sonra Kuddusi OKKIR’ın karısının bu şahsın avukatlığını üstlenmesi talebi ile geldiğini, ancak kendisinin bu teklifi kabul etmediğini, Vatansever Kuvvetler veya benzeri derneklerin kuruluş toplantılarına, çalışmalarına katılmadığını, kendisine derneğin tüzüğünün getirildiğini, tüzüğün bir yerinde silahlı mücadele lafı olduğu için getirenleri uyardığını ve faaliyetlerine katılmadığını, 

Mehmet Zekeriya Öztürk’ü ifade için herhangi bir şekilde yönlendirmediğini, 

İsmail EKSİK’i kardeşi Hüseyin EKSİK vasıtası ile tanıdığını, Hüseyin EKSİK’in 2004 senesinde Kartal 2.Ağır Ceza Mahkemesinde yargılandığı sırada avukatlığını üstlendiğini, bu vesile ile tanıdığını, 

Geçmişte Veli Küçük veya Doğu Perinçek’in avukatlığını üstlenmediğini, Şamil Binbaşı’yı tanımadığını, Fikret EMEK isimli şahsı da tanımadığını, 

Evinde çıkan eserlerin büyük çoğunluğunu pazardan satın aldığını, 2 adet bronz çivi ile bronz ayna sapı ve bronz kirman çengelini deniz kenarında bulduğunu, yaklaşık 12-13 tane antika niteliğinde tabancası olduğunu, bunlardan yalnızca bir tanesinin çalıştığını, antika tabancaların hepsinin süresiz antika ruhsatı olduğunu, 12 silahın da camekanda durduğunu, camekanın kilidinin bulunmadığını, 

Hüseyin KESKİN’de yakalanan silahın da kendisine amcalarından kaldığını, bu silahı da ruhsata bağladığını, antika bir silah olduğunu, bu silahın şarjörü bulunduğu için çalışabileceğini, silahın bürosundaki camlı vitrinde bulunduğunu, Hüseyin KESKİN’de yakalanan silahın vitrinde olduğunu, ancak şarjörünün ayrı bir yerde saklandığını, 

Hüseyin KESKİN’in Sarıkamış Polis Merkezinde 20.10.2008 tarihinde vermiş olduğu ifadesinde Ertaç GİRAY ile ismini vermediği emekli bir askeri personel aracılığıyla yakalandığı tarihten yaklaşık 6 ay kadar önce tanıştığını, Ertaç GİRAY’ın yakın koruması olduğunu söylediğinin hatırlatılması üzerine, 

Hüseyin KESKİN’in yanına 2005 yılı sonlarına doğru müvekkili olan babası İbrahim KESKİN’in tavsiyesi üzerine geldiğini, yanında sekreter olarak çalıştığını, 7 ay kadar çalıştıktan sonra 2007 yılının son aylarında işten ayrıldığını, bürosundaki silahın kaybolmasından sonra kendisinden hiç şüphelenmediğini, 

29.07.2008 tarihinde bürodaki eşyaları topladığını, bürodaki silahın kaybolduğuna dair şüphesi olduğunu, 15-20 Eylül arası tatilden döndüğünü, büroda kaybolan silahı aramaya başladığını, çalındığına ilişkin kanaat sahibi olduktan sonra da Şişli Cumhuriyet Başsavcılığına dilekçe verdiğini, ancak savcılığın kaybolmadan ötürü takipsizlik kararı verdiğini, bürosunu temmuz ayının sonuna doğru taşıdığını, silahın kaybolduğunu fark ettiğini, ancak o tarihten sonra savcılığa gidip bilgi vermediğini,

Hüseyin KESKİN’e silah vermediğini, Hüseyin KESKİN’in silahı aldığını kendisine hiç bildirmediğini, Hüseyin KESKİN’e silahı taşıması için hiç vermediğini, Hüseyin KESKİN’in bir defa bayramda kendisini aramış olabileceğini, ancak kendisine ulaşamadığını, iddia edildiği gibi Hüseyin KESKİN’in kendisinin yanında korumalık yapmadığını, 

Hüseyin KESKİN Sarıkamış Polis Merkezinde 20.10.2008 tarihinde vermiş olduğu ifadesinde “yakalandığında üzerinde elde edilen Browning marka silahı Ertaç GİRAY’ın Şişli’de bulunan bürosundan aldığını, daha sonra Ertaç GİRAY’ı telefonla arayarak Browning marka silahın kendisinde olduğunu söylediğini, Ertaç GİRAY’ın da ‘silah sende kalsın ben onu bir ara senden alırım’ dediğini, silahı alarak Sarıkamış ilçesine geldiğini, özellikle Aktütün Karakol baskınından sonra kendisinde vatan hainlerine karşı intikam duygusu oluştuğunu, Türkiye genelinde vatan hainlerinin izini sürmeye başladığını, karşısına çıktıkları esnada intikamını alacağını” beyan ettiği hususu sorulduğunda,

Hüseyin KESKİN’in Sarıkamış’a hangi amaçla gittiğini bilmediğini, kendisinin Ahmet uzman çavuş diye bir tanıdığının olmadığını, Hüseyin KESKİN’in beyanlarını kabul etmediğini, Hüseyin KESKİN’in kendisinin yanına babası vasıtası ile girdiğini, 

Adnan Türkkan ve Tunç Akkoç’u tanımadığını, Seyhan SOYLU’nun müvekkili olduğunu, Hakkı KURTULUŞ’un avukat arkadaşı olduğunu, 

Muzaffer Tekin ile bir kez görüştüğünü hatırladığını, Recep Gökhan SİPAHİOĞLU’nun 2005 yılından önceki yıllarda müvekkili olduğunu, o vesile ile görüştüğünü, Av.Levent Temiz ile görüşmüş olabileceğini, ev aramasında çıkan bilgi ve belgelerin kendisine ait olduğunu beyan ettiği,

Hakkında kamu davası açılan MUZAFFER Tekin savcılıkta vermiş olduğu ifadesinde;

Kendisinin 1985 yılında Kara Kuvvetleri Komutanlığında ön yüzbaşı rütbesiyle bir olay sebebiyle resen emekli edildiğini, Danıştay saldırısının medyaya yansıdığı sıralarda orduevinde Zekeriya Öztürk, İsmail Paker, Rafet ARSLAN isimli arkadaşları ile  yemek yemekte olduğunu, eşinin  eve polislerin geldiğini söyleyince kendisinin de eve gitmek istediğini, ancak özellikle Zekeriya Öztürk ve İsmail Paker tarafından eve gitmesinin engellendiğini . Bunun gerekçesi olarak da evimdeki aramaya Sarıyer eski savcısı Ertaç Giray'la birlikte Zekeriya Öztürk ve İsmail Paker de gittiklerini, döndüklerinde Ertaç Giray ın bana seni bir gün gözaltına alınmam onurunu zedeler, ben seni kendi elimle götürücem, savcıya teslim edecem ifadeden sonra bizzat seni alıp çıkıcam dediğini Bu nedenle değişik yerlerde gizlendiğini . son olarak Mahmut Öztürk'ün villasına gittiğini. Bu evde intihar girişiminde bulunduğunu, Ertaç Giray'ı İsmail Paker vasıtası ile olaydan  1 yıl öncesinden tanıdığını, 2004 yılında İsmail PAKER ile  Ankara'da Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi isimli bir oluşumun İstanbul şubesi için görüşmelerde bulunduğunu  kendisine  oluşumun başında Hasan Kondakçı Paşa'nın onursal başkanı olduğunu söylediğini kendiside de bu niyetle biraz ilgilendiğini Ancak daha sonra ciddi ve dürüst insanların olmadığını görünce aldığı  formları yırtıp attığını, 2-3 aylık bir süreçte birlikteliklerinin olduğunu  Bunun dışında daha sonra İsmail Paker ile görüşmelerinin olduğunu ve kendisinin  tavsiyeleri üzerine İsmail PAKER in  hareketten koptuğunu beyan ettiği, 

b-Elde Edilen Dokümanlar

Av. Ertaç GİRAY' in İlimiz Şişli ilçesi Meşrutiyet Mahallesi Melek Sokak Selimağa Apartmanı No:33/12 sayılı yerde bulunan adresinde yapılan aramada;

-(1)  adet üzerinde  fihrist   12  ibaresi  bulunan  içerisinde telefon  numaraları  ve notların bulunduğu orta boy fihrist,

-(1) adet gri renkli üzerinde sarı yaldızlı telefon işareti, içerisinde çeşitli telefon numaraları ve notların bulunduğu orta boy fihrist,

-(3) adet 1' den 3' e kadar numaralandırılan CD,

-(1) adet üzerinde herhangi bir ibare bulunmayan ahşap kabzalı oyuncak olduğu iddia edilen tabanca,

-(1) adet Meryem Ana figürlü tarihi eser olduğu değerlendirilen metal parçası,

-(1) adet Ud figürlü telleri kopmuş tarihi eser olabileceği değerlendirilen metal parçası

-(1) adet tarihi eser olabileceği değerlendirilen ufak makas,

-(4) adet değişik ebatlarda tarihi eser olabileceği değerlendirilen çivi şeklinde metal parçaları,

-(1) adet üst kısmı haç şekline benzeyen tarihi eser olabileceği değerlendirilen metal parçası,

-(1) adet çapa figürlü tarihi eser olabileceği değerlendirilen metal parçası,

-(1) adet ucu kancalı tarihi eser olabileceği değerlendirilen küçük metal parçası,

-(1) adet üst kısmı delikli tarihi eser olabileceği değerlendirilen küçük metal parçası,

-(1)   adet  ufak   çaplı   üst  kısmı   V   şeklinde   alt  kısmı   çıkıntılı   tarihi   eser  olabileceği değerlendirilen metal parçası,

-(1) adet saat yelkovanı görünümünde tarihi eser olabileceği değerlendirilen metal parçası,

-(1) adet kül tablası görünümünde tarihi eser olabileceği değerlendirilen metal parçası, 

-(1) adet üzerinde Cheddıte ibaresi bulunan 70 mm 12'lik av fişeği,

-(l)adet arka sayfasında "0534 717 21 82", "0543 627 28 61", "0506 814 68 21" numaralar yazılı olan, ön sayfasında çocuk resimleri olan A4 kağıt,

-(1)' den, (22) ye kadar numaralandırılmış (22) adet kartvizit,
-(1) adet Mehmet Ali Güler adına düzenlenmiş İSKİ faturası,
-(1) adet F.Özgür MENEMENCİOĞLU adına düzenlenmiş BEDAŞ faturası,

-(17) adet 23'den 39'a kadar numaralandırılmış kartvizit ve ufak not kağıtları,

-4 Ocak 2000 tarihli 0 262 561 24 40 numaralı telefona gönderilen faks teyit mesajı,

-(1) adet Sony marka MC-60 ibareli mikro kaset (Baro temsilcisi tarafından imzalanmış),

-(2) adet 4’den 5’e kadar numaralandırılmış CD (Baro temsilcisi tarafından imzalanmış),


-40'tan 74'e kadar numaralandırılmış tarihi eser ve silahlara ait fotoğraflar,

-(1) adet Ertaç GİRAY adına düzenlenmiş 0 212 296 61 44 numaralı telefona ait Türk

Telekom faturası,

-(1) adet Nicon marka dijital fotoğraf makinesi içerisinde elde edilen 2 GB  SD ibareli

MM8GF02GWMCU-PA TC00400733 ibaresi bulunan hafıza kartı,

-75'ten 98'e kadar numaralandırılan A4 ebatlarında baro temsilcisi tarafından imzalanan el yazması notlar ve telefon numaraları bulunan bir kısmı fotokopi olan 24 sayfa doküman,

-(1) adet 6 ile  numaralandırılan baro temsilcisi tarafından imzalanan CD, 

-(1) adet Ertaç GİRAY adına tanzim edilmiş 858999 seri numaralı nüfus cüzdanı, 

-(1) adet 24.04.2008 tarihli bir milyon altı yüz bin EURO' luk 99 ile numaralandırılan  ve baro temsilcisi tarafından imzalanan senet fotokopisi,

-(1) adet Nokia marka 352951/00/610150/3 imei numaralı cep telefonu,

-(1) adet 89902860310010133901 seri, 0 555 240 15 00 GSM numaralı Aria sim kart,

-(1) adet 32 MG MC56V032NCVA Multi media kart

-(43) adet 7'den 49' a kadar numaralandırılan ve baro temsilcisi tarafından paraflanan CD'ler, 

-(1) adet Muğla Marmaris ilçesinden verilme, 48 M 7471 plakalı araca ait motorlu araç trafik belgesi ve araç tescil belgesi,

-Aynı motorlu araç tescil belgesinin bulunduğu kap içerisinde Datça Noterliğinden verilme

-24.05.1999 tarihli 1738 yevmiye numaralı vekaletname ve ekinde bulunan Serkan SOYTOK adına tanzim edilmiş nüfus cüzdanı fotokopisi,

-Aynı kap içerisinde (1) adet İsmail ÖZMEN adına tanzim edilmiş nüfus cüzdanı fotokopisi, 

-Aynı kap içerisinde (1) adet 48 M 7471 plakalı aracın 1995 yılına ait trafik sigorta pulu,

-Aynı kap içerisinde sönmez otomotive ait kartvizit,

-Aynı kap içerisinde 48 M 7471 plakalı araca ait Marmaris Vergi Dairesinden verilen 24.05.1999 tarihli motorlu taşıtların satış veya devrine ait ilişik kesme belgesi,

-Aynı kap içerisinde Arslan Emlak antetli arka sayfasında Nemci İNAN tamirci ibaresi ile başlayan cep sentır ibaresi ile biten sarı renkli fatura kağıdı,

-Aynı kap içerisinde 73.000 harcı ibaresi ile başlayıp arka sayfasında trafik sigorta bandrol ibaresi ile son bulan küçük not kağıdı,

-100'den 109' a kadar numaralandırılan Haberler 28.05.2006 “Pazar” ibaresi ile başlayıp, “Danıştay soruşturmasının saptırılmasında başrolde olduğunu söyledi” ibaresi ile son bulan 10 sayfalık doküman,

-110   numarası   verilmiş   Mehmet   Zekeriya   Öztürk'
ün   Kadıköy   Cumhuriyet Başsavcılığında vermiş olduğu şüpheli ifadesi,

-111 numarası verilen Şişli Cumhuriyet Başsavcılığının tanık celp davetiyesi, arka sayfasında el yazması notların bulunduğu,

-112' den 113' e kadar numaralandırılmış 113. sayfanın arkasında el yazması ile 0 542 567 78 00 numarası bulunan 2 sayfalık doküman,

-114' ten 121' e kadar numaralandırılan arka sayfasında el yazması notların bulunduğu 8 sayfa doküman,

-170 numarası verilen el yazması notların bulunduğu A4 kağıdı,

-171'  den 223' e kadar numaralandırılan şüphelinin Sakarya Valiliği,  Şişli ve Beşiktaş Kaymakamlıkları  tarafından verilme fotokopileri, bu  ruhsatlarla ilgili  yapılan yazışmalar  ve raporların bulunduğu 53 sayfalık doküman,

-224'ten 227' ya kadar numaralandırılmış üzerlerinde el yazması notların bulunduğu bir kısmı fotokopi olan 4 sayfalık doküman,

-Aydınlık Dergisinin 1040. 1072 ve 1083. sayıları,

-(1) adet Codegon marka bilgisayar kasası içerisinde teknik personel tarafından çıkarılarak imajı alınan Samsung marka S01JJ50X921810 seri numaralı 40 GB hard disk 

-(1) adet Codegon CD Righter ibareli bilgisayar kasası içerisinde teknik personel tarafından çıkarılarak imajı alınan Samsung marka S01JJ50X921803 seri numaralı 40 GB hard disk 

-(1) adet Nokia marka 352068/02/125901/6 imei numaralı cep telefonu,

-(1) adet 0 544 425 35 03 GSM numaralı hatlı ait sim kart,

-(1) adet Nokia marka 352068/02/139368/2 imei numaralı cep telefonu,

-(1) adet 0 534 799 41 06 GSM numaralı hatlı sim kart,

Aynı adreste yapılan arama sonucunda,

-(1) adet numarasız 38 kalibre Belçika yapısı British Bulldog tipi beşli toplu tabanca,

elde edilmiştir.

Kriminal Polis Laboratuarı Daire Başkanlığının 22.10.2008 tarih ve 2008/13121 sayılı ekspertiz raporuna göre şüpheliden elde edilen tabancanın 6136 sayılı yasaya göre Yasak niteliğini haiz ateşli silahlardan olduğu, 

Aynı adreste ele geçirilen,

-(2) adet bronz mıh/çivi,

-(1) adet bronz ayna sapı

-(1) adet bronz kirman çengelinin İstanbul Arkeoloji Müze Müdürlüğünün 22.10.2008 tarihli raporuna göre 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında olduğunun tespit edildiği, 

c-Telefon İrtibatları

Daha evvel gözaltına alınan şahısların telefon görüşme dökümlerinde yapılan incelemede şüphelinin, Muzaffer Tekin’e ait olan (0532 291 92 93) numara ile 8 kez değişik tarihlerde görüştüğü ve şüpheliye ait cep telefonlarının rehber kayıtlarında daha önce gözaltına alınan şahıslardan olan İsmail EKSİK, Adnan Türkkan, Kemal Alemdaroğlu, Levent Temiz, Adnan Akfırat ve Tunç Akkoç’a ait numaraların olduğunun tespit edilmiştir.

Şüpheli Ertaç GİRAY’ ın dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu  telefon görüşme sayıları şöyledir;

1
Turhan Çömez



    4

2
Hüseyin KESKİN



  50

3
Recep Gökhan SİPAHİOĞULLARI

    3

4
Güler Kömürcü



179

5
İsmail EKSİK




140

       6
 Mehmet Zekeriya Öztürk
             
504
d- Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Eylem yapmak amacıyla Sarıkamış ilçesine giden şüpheli Hüseyin Keskin’den elde edilen Browning marka 33463 seri numaralı tabancanın Ertaç GİRAY adına işyerinde bulundurma ruhsatlı olduğu, şüpheli Hüseyin KESKİN’in Sarıkamış Polis Merkezinde verdiği 20.10.2008 tarihli beyanında, “Ertaç GİRAY’ın yanında yakın koruma olarak işe başladığını, büroda bulunan Ertaç GİRAY adına kayıtlı olan Browning marka silahı aldığını, Ertaç GİRAY’ı telefonla aradığını, Browning marka silahın kendisinde olduğunu söylediğini, Ertaç GİRAY’ın ‘tamam silah sende kalsın, onu birara senden alırım’ dediğini, daha sonra görüşemediklerini, silahın kendisinde kaldığını, Browning marka silahı alarak Sarıkamış ilçesine geldiğini, Aktütün Karakol baskınından sonra kendisinde vatan hainlerine karşı intikam duygusu oluştuğunu, Türkiye genelinde vatan hainlerinin izini sürmeye başladığını, karşısına çıktıkları anda intikamını alacağını” söylediği görülmektedir.

Şüpheli Hüseyin KESKİN’in eylem yapmak üzere Sarıkamış’a Ertaç GİRAY’a ait silahla gittiği, şüphelinin Sarıkamış Polis Merkezinde verdiği ifade ile Browning marka silahın kendisinde olduğunu Ertaç GİRAY’ın bildiği,Ertaç GİRAYIN eylemde kullanılacak silahı sağladığı,  Hüseyin KESKİN’in silahlı eylem yapma teşebbüsüne bu şekilde yardımcı olduğu anlaşılmaktadır.

Şüphelinin işyerinde 6136 sayılı kanun kapsamında tabanca ile 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında 2 adet bronz mıh/çivi, 1 adet bronz ayna sapı, 1 adet bronz kirman çengeli bulundurduğu, şüphelinin bu şekilde 2863 sayılı kanun kapsamında eser elde ettiği halde ilgili yerlere haber verme zorunluluğuna uymadığı anlaşılmakla:

Şüphelinin TCK.nın 314/3 ve 220/7 maddesi delaletiyle TCK.nın 314/2, 53, 54, 58/9, 6136 sayılı yasanın 13/1, 3713 sayılı kanunun 5, 2863 sayılı yasanın 67.maddesi gereği cezalandırılması talep edilmiştir.
39-Şüpheli Hüseyin KESKİN

a-Savunmaları

    Emniyet beyanı;

     Sarıkamış Polis Merkezinde alınan beyanında, 18.10.2008 günü İstanbul ilinden Sarıkamış ilçesine Kars firmasına ait otobüsle geldiğini, Sarıkamış ilçesine gelme nedeninin 2005 yılında Balıkesir ili Avşa ilçesinde vatani görevini yaptığı dönemde komutanı olan Kubilay SEYHAN isimli kişiyi ziyaret amaçlı olduğunu, 2 gün Kubilay astsubayın evinde misafir kaldığını, kendi üzerinde Browning marka silah olduğunu, silahı bu astsubaya gösterdiğini, silahı nerden bulduğunu sorduğunu, kendisin de silahın, yanında korumalık yaptığı emekli savcı Ertaç GİRAY isimli şahsa ait olduğunu söylediğini, 20.10.2008 günü Sarıkamış Emniyet Müdürlüğü önünde yürüdüğü esnada polis memurlarının kendisini durdurduğunu, polis memurlarının kendisine silah taşıyıp taşımadığını sorduklarını, kendisinin de silah taşıdığını söylediğini, silahın ruhsatsız olduğunu ve Ertaç GİRAY adına kayıtlı olduğunu söylediğini, bunun üzerine de polislerin silaha el koyarak kendisini Emniyet Müdürlüğüne götürdüklerini, yakalandığı tarihten yaklaşık 6 ay önce Ertaç GİRAY’ın Şişli ilçesinde bulunan ofisine gittiğini, yakın koruma olarak yanında çalıştığını, 2008 yılı Ağustos ayında Ertaç GİRAY’ın Şişli’de bulunan avukatlık bürosunun kapandığını, avukatlık bürosunun kapanacağı sırada da büroda bulunan Ertaç GİRAY’a ait Browning marka silahı aldığını, Ertaç GİRAY’ı telefonla arayarak Browning marka silahın kendisinde olduğunu söylediğini, Ertaç GİRAY’ın da “tamam silah sende kalsın, ben onu bir ara senden alırım” dediğini, daha sonra görüşmediklerini, silahın bu şekilde kendisinde kaldığını, eski komutanı Kubilay SEYHAN’ı telefonla aradığını, Browning marka silahı yanına alarak Sarıkamış ilçesine gittiğini, silahı taşıdığını, özellikle Aktütün karakol baskınından sonra kendisinde vatan hainlerine karşı aşırı bir intikam duygusu oluştuğunu ve Türkiye genelinde vatan hainlerinin izini sürmeye başladığını ve karşısına çıktıkları esnada intikamını alacağını beyan ettiği, 

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğünde alınan beyanında, 2007 yılının sonuna doğru emekli savcı Ertaç GİRAY isimli avukatın Şişli’de bulunan bürosunda ofis boy olarak işe girdiğini, 7-8 ay kadar çalıştıktan sonra işten ayrıldığını, şuan itibariyle işsiz olduğunu, 

Mehmet Zekeriya Öztürk’ü bir dönem çalıştığı Ertaç GİRAY’ın avukatlık bürosunda tanıdığını, M.Zekeriya Öztürk’ün büroya Ertaç GİRAY ile görüşmeye geldiğini, Ertaç GİRAY’ın bu şahsın aynı zamanda avukatı olduğunu, şahsı bu vesile ile tanıdığını, 

Levent Temiz’i 1998 yılında Tuzla Ülkü Ocaklarına geldiğinde İstanbul Ülkü Ocakları Başkanı olarak tanıdığını, 2004 yılında askere gitmeden önce kendisine Maltepe Ülkü Ocakları’na geldiği zaman gördüğünü, muhabbet ettiklerini, kendisinin telefon numarasını aldığını, kendisini 3 ayda bir arayıp hal hatır sorduğunu, 

Halen kullanmakta olduğu cep telefonu hatlarının 0542 489 95 99 ve 0536 782 12 03 olduğunu, 

Yakalandığında üzerinden çıkan silah ve fişeklerin daha önce yanında çalıştığı Ertaç GİRAY’a ait olduğunu, Ertaç GİRAY’ın silahını 2008 yılı Mayıs ayı içerisinde dolabının çekmecesinden aldığını, silahın şarjörü ve 3 mermisi bulunduğunu, silahın bir müddet kendisinde kaldığını, daha sonra silahı yerine götürme niyetinde olduğunu, bu süre zarfında silahı belinde taşıdığını, Ertaç GİRAY’ın ekonomik sebeplerden dolayı kendisini işten çıkardığını,  ancak büronun anahtarını teslim etmediğini, 2008 yılı Haziran ayında silahı bırakmak amacıyla Ertaç GİRAY’ın bürosuna gittiğini, ancak kapıyı hiç kimsenin açmadığını, büronun taşındığını öğrendiğini, silahı bu sebeple teslim edemediğini, silahı apartmanın bodrumunda sakladığını, 

2008 yılı Haziran ayında Tuzla’da bulunan Tesko firmasında işe girdiğini, bu arada Avşa ilçesinde jandarma komutanı olan Kubilay SEYHAN ile devamlı telefonda görüştüğünü, 15.10.2008 günü ofis telefonundan komutanını arayarak hal hatır sorduğunu, Kubilay’ın kendisini Sarıkamış’a davet ettiğini, işyerinde verilen maaşın az olmasından dolayı 17.10.2008 günü aniden işten ayrıldığını, aynı gün komutanı Kubilay SEYHAN’ı arayarak gelmek istediğini söylediğini, Kubilay SEYHAN’ın Kasım-Aralık aylarında gelirsen burada kayak yapabilirsin dediğini, ancak hemen gelmek istediğini ilettiğini, gitmeden önce de yanına Browning marka silahı aldığını ve Sarıkamış’a gittiğini, Kubilay SEYHAN’ın ikametinde misafir kaldığını, 20.10.2008 günü Sarıkamış Emniyet Müdürlüğü yakınında yürüdüğü esnada emniyet görevlilerinin belinde bulunan silahı fark ettiklerini, kendisine silahı sorduklarını, silahın ruhsatlı olmadığını söylediğini ve silahı teslim ettiğini, özellikle Aktütün baskınından sonra terör olaylarından etkilendiğini, gerekirse savaşacağını, terörle mücadele edeceğini, bu vatan için öleceğini, gerekirse Irak’a kadar gideceğini, Sarıkamış yada başka bir yerde eylem yapmayı düşünmediğini, Ertaç GİRAY’ın yanında korumalık yapmadığını, Ertaç GİRAY’ın silahının alındığından haberi olmadığını, hırsız muamelesi görmemek için Ertaç GİRAY’ın bu konudan bilgisi olduğunu söylediğini, hain olarak bahsettiği kişilerin PKK militanları olduğunu, ancak hiç kimsenin izini sürmediğini, bu konuda kendisini yönlendiren de olmadığını, 

Mehmet Zekeriya Öztürk ile telefon görüşmesi yaptığını, Mehmet Zekeriya Öztürk’ün aradığı zamanlar Ertaç GİRAY’ın ofiste olup olmadığını veya ofise ne zaman geleceğini sorduğunu, örgütle hiçbir alakasının olmadığını beyan etmiştir.

    Savcılık beyanı;

M.Zekeriya Öztürk ve Levent Temiz’i tanıdığını, 2007 yılının Mart-Nisan ayları gibi Ertaç Giray’ın yanında işe girdiğini, 8 ay kadar çalıştığını, daha sonra işten ayrıldığını, kendisinde yakalanan silahı 2008 yılı Ocak ayında bürodan aldığını, silahın bir süre kendisinde kaldığını, avukatlık bürosunun taşınmasından dolayı silahı eski yerine koyamadığını, 

Tesko firmasındaki işinden 17 Ekim’de ayrıldığını, ofisten Kubilay SEYHAN’ı aradığını, eski komutanının kendisinin Sarıkamış’a gelmesini söylediğini, kış mevsiminde gelmesi halinde kayak yapılabileceğini söylediğini, bunun üzerine otobüsle Sarıkamış’a gittiğini, komutanının çalıştığı karakola gittiğini, Kubilay SEYHAN’ın evinde misafir kaldığını, ilçede gezdiği esnada polislerin belindeki tabancayı fark ettiklerini ve kendisini yakaladıklarını, 

Önceki ifadesinde Aktütün saldırısını yapan PKK’ları cezalandırmak için gittiğini söylemişse de aslında gezmeye gittiğini, emniyet ifadelerinde vatanseverlik duygularından ötürü PKK’lı birini bulması halinde öldürürüm dediğini, ancak öyle bir niyeti olmadığını, 

Aldığı silahın çalışmadığını, silahı mazot ve tiner içinde bekletince çalışmaya başladığını, Ertaç GİRAY’ın korumalığını yapmadığını, intikam duygusu ile adam öldürmeyecek olduğunu, böyle bir şey söylemişse de öldürme niyetinin olmadığını, gerekirse kavga edebileceğini, 

Avşa ilçesinde askerliğini yaparken komutanı Kubilay SEYHAN’ın postası olduğunu, kendisini 2 senedir görmediğini, hediye aldığını, bunun için Sarıkamış’a gittiğini, PKK’lılarla herhangi bir işinin olmadığını, 

Kimseden talimat alıp Sarıkamış’a gitmediğini, herhangi bir kimseyi öldürme veya cezalandırma kastının olmadığını, 0505 727 67 45 numaralı hattın komutanı Kubilay SEYHAN’a ait olduğunu, örgüt üyesi olmadığını beyan etmiştir. 

    Sorgu beyanı;

Şüphelinin İstanbul 9.Ağır Ceza Mahkemesinde 23.10.2008 tarihli beyanında Av.Ertaç GİRAY’ın yanında bir müddet çalıştığını, onun tabancasını ona sormadan aldığını, daha sonra yerine koyacak olduğunu, kendisinin evinde veya üzerinde bu silahtan başka silah bulunmadığını, terör örgütü üyesi olmadığını, Sarıkamış ilçesine bu ilçede görevli olan Kubilay SEYHAN’ın yanına gezmeye gittiğini, kendisinin askerlik yaptığı dönemde komutanı olduğunu, başka bir amaç için oraya gitmediğini beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar ve Deliller

Şüpheli Hüseyin Keskin’in yakalandığında üst aramasında 1 adet 9 mm çaplı Browning marka tabanca, 1 adet tabancaya ait şarjör, 3 adet 9 mm çaplı dolu fişeklerin elde edildiği, elde edilen malzemelere Sarıkamış Sulh Ceza Mahkemesinin 20.10.2008 tarih ve 2008/324 sayılı kararı ile el konulmuştur. 

İstanbul Kriminal Polis Laboratuarı Daire Başkanlığının 22.10.2008 tarih ve 2008/13121 sayılı ekspertiz raporuna göre şüpheliden elde edilen 33463 numaralı 9 mm çaplı Browning tipi fişek atar Belçika yapısı Browning marka 1903 model yarı otomatik tabancanın ve fişeklerin 6136 sayılı yasaya göre Yasak niteliğini haiz ateşli silah ve fişeklerden olduğunun tespit edilmiştir. 

c-Telefon Görüşmeleri ve İrtibatları

Hüseyin KESKİN’e ait 0542 489 95 99 numaralı hattın rehber kayıtlarında Mehmet Zekeriye Öztürk’ün (Zekeriye abi 0532 241 29 02) olarak kayıtlı olduğu, Hüseyin KESKİN’e ait 0542 489 95 99 numaralı hattın rehber kayıtlarında Levent Temiz’in (Levent Temiz 0532 784 08 64) olarak kayıtlı olduğunun tespit edilmiştir.

Şüpheli Hüseyin KESKİN ’in dosya kapsamındaki diğer şahıslarla yapmış olduğu telefon görüşme sayısı şöyledir:

1
Ertaç GİRAY




50

2
Zeki Yurdagül ÇAĞMAN


  1

3
Mehmet Zekeriya Öztürk


19

d- Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Bazı şüphelilerden elde edilen ve örgütsel dokümanlardan olduğu anlaşılan “Aralık 1999” tarihli “Lobi” başlıklı belgenin 7.bölümünde “Eleman Profili” başlığı altında “özellikle sistemle barışık olmayan, aradığını bulamamış yapıdaki kişiler seçilmelidir. Çünkü bu türden kişiler sistemin bozukluklarını, mekanizmanın işleyişini, oyunun kurallarını ve zaaflarını çok daha iyi bilmektedirler” denildiği, 

“Ergenekon” başlığı ile başlayan dokümanda “Terör” başlığı altında; “21.yüzyılda en önemli sorunlardan birisinin terör olacağı, bu nedenle terör gruplarının kontrol altında tutulması gerektiği, gerektiğinde naylon terör grupları oluşturularak terör dünyasına yön verilmesinden” bahsedildiği, 

“Panzehir etnik bölücü operasyonların tasfiyesi” isimli dokümanda; Kürt ayrılıkçılığı üzerinde iktidar hesapları başlığı altında “sözde ulusal çıkarlar, ulusal barış ve Türk-Kürt kardeşliğinin yeniden tesis edilmesi, iç barış ve huzurun sağlanması adına hareket eden siyasi kadroların asıl amaçlarının oy avcılığı olduğu, bu amaç doğrultusunda üretilen politikaların çok sakıncalı olduğunun” belirtildiği, 

İşsiz olan şüpheli Hüseyin Keskin’in 18.10.2008 tarihinde İstanbul ilinden Sarıkamış ilçesine otobüsle gittiği, yanına Ertaç GİRAY’ın avukatlık bürosundan temin ettiği Browning marka silahı aldığı, askerlik yaptığı yerde komutanı olan Astsubay Kubilay SEYHAN’ın Sarıkamış’taki ikametinde 2 gün misafir olarak kaldığı, şüphelinin Sarıkamış polis merkezinde verdiği 20.10.2008 tarihli beyanında “Aktütün karakol baskınından sonra kendisinde vatan hainlerine karşı aşırı bir intikam duygusunun oluştuğunu, Türkiye genelinde vatan hainlerinin izini sürmeye başladığını, karşısına çıktıkları esnada intikamını alacağını” belirttiği, şüphelinin İstanbul’dan Sarıkamış’aERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ adına silahlı eylem yapmak amacıyla gittiği, eylemle hedeflenenin Türk-Kürt çatışması çıkarmak ve ülkede kaos ve kargaşa ortamı oluşturmak olduğu, ancak şüphelinin eylemi gerçekleştiremeden Emniyet güçlerince yakalandığı, şüphelinin örgüt adına suç işlemek amacıyla Sarıkamış’a gittiği, örgütün tetikçilerinden olduğu, ayrıca ruhsatsız silah bulundurduğuanlaşılmakla,

Açıklanan sebeplerle;

Şüpheli Hüseyin KESKİN, 314/3 ve TCK.nın 220/6.maddesi delaletiyle TCK.nın 314/2, 53,54 58/9, 63, 6136 sayılı kanunun 13/1 ve 3713 sayılı kanunun 5.maddesi gereği cezalandırılması talep edilmiştir. 
40- Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU

a-Savunmaları,

Emniyet beyanı

Emniyette susma hakkını kullanmıştır. 

Savcılık beyanı

Cağaloğlu Yokuşu Ergüçhan Kat.3 No.9 sayılı yerde faaliyette bulunan Toplumsal Dönüşüm yayınevi isimli yayınevinin editörü olduğunu, Limited şirket olarak faaliyet gösterdiğini, hissedarları Hatice BAHTİYAR ve Hüseyin BAHTİYAR olduğunu, yaklaşık 10 yıldır bu işi yaptığını ,

Kemal AYDIN, Neriman AYDIN, İbrahim ÖZCAN, isimli şüphelileri bizzat tanıdığını, Ercüment OVALI ile bir kez görüştüğünü, Neriman AYDIN’ın tahminen 2007 senesinde  Asala PKK isimli kitabını okuyup beğendiğinden bahisle bir mektup gönderdiğini,kendisini telefonla arayıp teşekkür ettiğini, daha sonra kardeşi Kemal AYDIN ile birlikte İstanbul’a gelişlerinde ziyaretine geldiğini, böylece yüz yüze tanışmış olduklarını, aile dostu olduklarını  ve görüşmelere devam ettiklerini, İbrahim ÖZCAN’ı Kuvayı Milliye Derneğinde tanıdığını, zaman zaman yayın evinde işlere yardımcı olduğunu, bu şekilde görüşmelerinin devam ettiğini , Ercüment OVALI’yı Neriman ve Kemal AYDIN aracılığıyla tanıdığını, kök hücre konusunda araştırmalar yapan Profesör olduğunu, bir defa Ankara’da karşılaştığını, 

Bir ilan üzerine BOĞAZLAYAN kaymakamı Kemal beyi anma törenine kendiliğinden gittiğini, bu etkinliğe katılan kişilerle tanıştığını, kart alışverişlerinin olduğunu, daha sonra burada tanıştığı Mehmet Fikri KARADAĞ’ın  işyerine ziyaretine geldiğini. Kuvayı Milliye isimli bir dernek kurduğundan, kendisinin de kurucu üye olarak yer almasını istediklerini, kendisinin bu türlü derneklerin amacına hizmet etmediğini düşündüğünü söyleyerek teklifini ret ettiğini, ancak kurulduktan sonra  yayıncı ve yazar kimliğinden dolayı basın yayın danışmanlığını yaptığını, derneğe üye olduğunu, dernek içersinde yaklaşık üç ay faaliyette bulunduğunu,  Dernekte  dernek yöneticilerinin kendisine çok itibar ettikleri kendisini din alimi olarak tanıtan Burhan OMAY’ın fikirlerine katılmadığından dolayı dernekten istifa ettiğini, dernekte bulunduğu sürede Hüseyin GÖRÜM, Kahraman ŞAHİN, Raif GÖRÜM ve Yusuf GÖRÜM’ü dernekte gördüğünü, Yasin GÖRÜM isimli Hüseyin GÖRÜM’ün yeğeni olan bir kişiden de bahsedildiğini, 

Hüseyin GÖRÜM’ün Maltepe ilçesindeki fabrika tabir edilen yerine iki veya üç defa gittiğini, burasının Kuvayı Milliye derneğinin Kadıköy’deki binası tutulmadan önce dernekte yer alan kişilerin buluşma yeri olduğunu ve burada sohbet edildiğini, Raif GÖRÜM ve Yusuf GÖRÜM’ün Hüseyin GÖRÜM’ün akrabası olduğunu, derneğe gelip gittiklerinden dolayı kendilerini tanıdığını, 

Özel büro isimli Internet sitesini dernekten ayrılma aşamasında duyduğunu, İstihbarat yaptığı söylenen bu oluşumun kendisine antipatik geldiğini,

Kuvayi Milliye üyeliği sırasında 5000 kişilik motorize ekip projesi olup olmadığı sorulduğunda; Böyle bir şey söz konusu değildir şeklinde  cevap verdiği,

2006 yılında Tempo Dergisinde muhabir olarak çalışan Tutkun AKBAŞ'ın alınan ifadesinde; "2006 yılında Tempo Dergisinde muhabir olarak çalışmaktaydım. Bu dönem içersinde, internetten haber okurken, Özel Büro isimli site de “Kürt mafyasına karşı özel bir ekip kuracağız” ibaresini gördüm. Haberi okuduktan sonra Özel Büro olarak adlandırılan site yöneticisine mail attım ve bu konuda bilgi istedim.  Özel Büro İstihbarat sorumlusu olarak kendisini tanıtan Erkut ERSOY, bana maille cevap verdi ve bahsi geçen çalışmayı Kuvayi Milliye Derneğiyle ortak yürüttüklerini, bu projenin başında sorumlu olarak Ali ÖZOĞLU’nun bulunduğunu, telsizli, joplu bir milyon motorize ekip kuracaklarını, Kuvayi Milliye Derneği ile birlikte çalıştıklarını, bunların Kürt mafyasıyla, Organize suç gurupları ile mücadele edeceğini, bu amaçla çevreden istihbarat toplayacaklarını anlattı, Ancak daha sonra Ali ÖZOĞLU ile yaptığım röportajda, kendilerinin Özel Büro ile irtibatlarının olmadığını, ancak böyle bir ekip kurulacağını, kurulan ekibin halka yardımcı olacağını, gerekirse çöp toplayacağını anlattı fakat Erkut ERSOY’un söylediklerini doğrulamadı" şeklinde beyanları doğrultusunda Erkut ERSOY’un, mafyaya karşı kurulacak ve istihbarat toplayacak motorize ekip projesinin başında kendisinin olduğu şeklindeki beyanı sorulduğunu; Tempo dergisi muhabiri Tutkun AKBAŞ’ın telefonla kendisini aradığını, Erkut ERSOY’un özel büro isimli internet sitesinde bu konuyu yazdığını ve bu projenin kendisi ile  ilgisi olduğunu söylediğini,  kendisine  bunun doğru olmadığını  söylediğini, Erkut ERSOY’u aradığını ve bu şekilde yazmasının sebebini sorduğunu, kendisi Hüseyin GÖRÜM ve Mehmet Fikri KARADAĞ’ın  bu konuyu kendisine söylediğini ve kendi isminin verildiğini söylediğini, bunun üzerine Hüseyin GÖRÜM ile görüştüğünü, onun da beş adet motosiklet alacağını ve bununla fakirlere yardım dağıtacaklarını söylediğini,  Mehmet Fikri KARADAĞ’ın da bu düşünceden haberi olduğunu öğrendiğini, tekrar Tutkun AKBAŞ ile görüşmesine rağmen Erkut ERSOY’un internet sitesindeki yazıyı haber yaptığını, bunu da tekzip ettiklerini ve hakkında da savcılığa suç duyurusunda bulunduğunu ve daha önce de dernekteki bir takım uygulamalardan rahatsızlığı olduğunu, bu olay olunca da istifa dilekçesini vererek dernekten ayrıldığını,    

Erkut ERSOY'un alınan ifadesinde; "Yine aynı dönemde Dernek yöneticilerinden Ali ÖZOĞLU beni telefonla arayarak Türk Hava Yolları yönetimine kendilerinin tasvip etmediği bazı şahısların geldiğini, THY ye ait internet üzerindeki web sitesinin heklenmesini, yani çökertilmesini talep etti, benim milliyetçi guruptan bazı haker (bilgisayar korsanı) arkadaşlarım olduğu için Ali ÖZOĞLU da bunu biliyordu. Ben Ali ÖZOĞLU nun talebini kabul etmedim ve devlet kuruluşlarının sitelerine karşı herhangi bir saldırının yapılmayacağını ve yapmayacağımızı söyledim" şeklindeki beyanlarının gerçeği yansıtmadığını,  

Kendisine telefon görüşmelerinde neden komutanım olarak hitap edildiği sorusuna yazarlarının çoğunun asker kişi olduğuna bağladığı, 

31.12.2007 günü saat:12.51'de Atilla Ç… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun "Komutanım nasılsınız" dediği, ATİLLA'nın "Yav nerelerdesiniz gene yurtdışına mı kaçtınız ne yaptınız" dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun "Valla komutanım yurtdışına gitmedik ama sınıra gittik geldik biz" "Valla komutanım bizim sınır" dediği, ATİLLA'nın "Yani sürü sınır var sınır genel bir tabir biliyorsun" dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun "Vatanın sınırındaydık komutanım" şeklindeki telefon görüşmesi sorulması üzerine; bu görüşmeyi yaptığını, kendisinin yayınevinin asker kökenli yazarı olduğunu görüşmede sınıra gitmekten bahsetmekten kastının mali olarak sınırda olduğu şeklinde anlaşılması gerektiği,


02.01.2008 günü saat:22.42'de Naruf Ş…. ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun "Valla yılbaşında bende şeydeydim işte senin eski yerindeydim o taraflarda Hakkari Şemdinli filan"  "Valla fena soğukta öyle güzel yılbaşı kutladık ki yani" "Valla o Mehmetciklerle Allah cok keyifli oldu" şeklindeki telefon görüşmesi sorulması üzerine bu görüşmede İstanbul’da oluğunu ve kasteddiği yılbaşının daha önceki bir yıla ait olduğunu ,

02.01.2008 günü saat:12.01'de Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun "abi yılbaşı hediyesi getirelim diye uğraşıyoruz memlekete" "Yılbaşı hediyeleri hazır paket yapacağız şimdi" "Paket kağıdını bekliyoruz abi" dediği, KEMAL'in "…seni çok özledim sizin potinlerinizi özledim" "…burda İsmet KAYPAZ diye birisi varmış" "O da zannediyorum Özel Kuvvetler den emekli, bilmiyorum sizin ee bu Özel Kuvvetler in emeklisi var mı yok mu?" dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun "Abi sence olur mu?" "Özel Kuvvetler den emeklilik mi olur abi ya" "Valla bu soğuk soğuktan filan böyle artık yürümekten tabanlarımız şişti" "Soğuktan perişan olduk" "Ben bu eksi otuz derecede günlerce kalıyorsam bu Mehmetçik kalıyorsa" şeklindeki telefon konuşması sorulması  üzerine; kendisinin Erzurum’a gittiğini, soğukta kalmaktan kastının ise Erzurum’un soğuğu olduğu, yoksa kendisini özel kuvvetlerde görevli olarak tanıtmadığını, 

Türk Mücahitler derneği ve TMT konuşmacı olarak 19 Mayıs Törenlerine konuşmacı olarak Kıbrısa gittiğini, Rum sınırına yakın bir yerde PKK kampı gördüklerini, burada arbede türü bir olay yaşandığını,  Kemal AYDIN ile yapmış olduğu görüşmenin kendisine dair olduğunu, Karargah evlerinden haberinin olmadığını,

Mehmet Ali ÇELEBİ’yi Neriman’ların evinde bir sefer gördüğünü,  Emre’yi ise sadece duyduğunu görmediğini, fikirleri nedeniyle askeri öğrencilerin kendisini idol olarak gördüklerini,  Ankara’ya gidişlerinde  bu kişilerle görüştüğünü, askeri örgencilerin kitap okumalarını yakından takip etiğini ve Neriman’ın kendisine bunu rapor ettiğini belirtmiştir. 
Askeri öğrencilerle askerlerle iç içe olduğu için ilgilendiğini, kurmaylık konusunda da öneminden dolayı motive ettiğini belirtmiştir. 


İsmet ZEREN’in yarbay olup kendi yazarlarından olduğunu ve yayınevinin askerlere yönelik olarak “afiş, magnet, benzeri” yayınları olduğundan, ücretsiz olarak bunları dağıttıklarını. İsmetin daha ziyade askeri öğrencelerin eğitimi ile ilgili yerlerde görev almak istediğini,

 

Ercüment OVALI’nın ticari konularda yeteneksiz olduğunu daha önce gönderdiği dava dosyalarından anladığını, projesi ile ilgili Bedrettin Dalan ile görüşmesini istediğini, bu konuda kendisine yardımcı olmak için görüşmeyi kendisinin üzerinden yapmasını istediğini Bedrettin DALAN’ı tanıdığını, bu nedenle bu şekilde davranmasını istediğini,  Kemal’in neden bu konuda “devlet ne derse o olur” dediğini bilmediğini, Kemal AYDIN’ın devlet ve millet laflarını çok kullandığını, burdada yersiz olarak kullanmış olabileceğini, yoksa kendisini devletin bir görevlisi olarak tanıtmadığını,

Mehmet KALIN’ın Urfa’da yaşayan bir arkadaşı olduğunu, 19 Mayıs Üniversitesindeki rektörlük seçimlerine girecek olan Erdal AĞAR’ın da onun arkadaşı olduğunu, Rektörlüğün Cumhurbaşkanına sunumunda Mehmet KALIN’ın kendisinden yardımcı olmasını talep ettiğini, yayıncı olmasından dolayı çevresinin geniş olduğunu, bu nedenle bu türlü bir talep geldiğini,  

İbrahim ÖZCAN’ın da kendisi gibi Kuvayi Milliye derneğinden aynı gün ayrıldığını, bulundukları süre içerisinde derneğe gayrımeşru tiplerin geldiğini gözlemlediklerini,  Mehmet Fikri KARADAĞ’ın özellikle kendisine paşa dedirttiğini, kendisini derin devlet olarak gösterme çabası içerisinde olduğunu, elinde 13 bin hainin listesi olduğu şeklinde şeyler söylediğini yeri geldiğinde paşaların da kellesini çuvala dolduracağız dediğini, 

Ergun POYRAZ’ın Şener ERUYGUR Paşanın emrine istinaden askerler tarafından korunduğunu belirtmiştir. 

İsmini hatırlayamadığı ancak Hurşit TOLON Paşaya yakın olan birisinin yanına gelerek Hurşit TOLON’un bir siyasi parti kurma hazırlığında olduğunu, şahsın kendisine de il başkanı olması için  teklifte bulunduğunu,   kendisinin İşçi Partisine gidişini yadırgadığını, bu nedenle vukuatlı olarak kabul ettiğini, 







Mehmet Kalın ile yapılan görüşmede bahsedilen malzemelerin; İstanbul’dan Şanlıurfa’daki arkadaşı Mehmet Kalın’a gönderdiği kitap ve afişler olduğu,  

Aramalarda elde edilen günlük program başlıklı doküman sorulduğunda, bunun bir internet çıktısı olabileceğini, eşinin öğretmen olduğunu, bir eğitim programına benzediğini,  

Mason listesi başlıklı dokümanın ise masonlar konusunda yaptığı çalışmaya kaynak için bulundurduğunu, bu belgeleri masonlara ait yabancı bir internet sitesinden temin ettiğini, 

Naylon faturalar 2001 ile başlayan dokümanın naylon fatura ve yolsuzluklarla ilgili internet sitelerinden, Maliye bakanlığından elde edilmiş arşiv bilgileri olduğu.

Ulusal Haber gazetesi genel yayın yönetmeni başlıklı dokümanı internetten almış olabileceğini ve arşiv  olarak bulundurduğunu, 

Sayın Hurşit Tolun ile başlayan 16 sayfalık isim ve adres listesinin  kitap göndereceği kişi ve kurumlar olduğunu, bu nedenle yazıldığını,  Muzaffer Tekin ile tanışmadığını belirtmiştir. 

Sorgu beyanı 

Savcılık beyanını aynen kabul ettiğini, devamla; “Ben Adana’da gazetecilik yüksekokulundan mezun oldum, şu anda merkezi Cağaloğlu’nda bulunan Toplumsal Dönüşüm Yayınevinin sahibiyim, Atatürkçü çizgimizden dolayı anlaşmalı olduğumuz birçok emekli subay yazarımız vardır. Atatürk setine Kırmızı Beyaz seti deriz. Benim şifre çözüldü ASALA:PKK isimli kitabımı okuyan Neriman Aydın vasıtasıyla Kemal Aydın’ı tanıdım, bir müddet sonra samimiyetim arttı, sık sık görüştük, Ankara’ya gittiğimde onlarla tanışan harp okulu öğrencisi ve yeni mezun askerlerle de tanıştım. Ben konuşmalardan nasıl özel harekatçı sıfatını yansıttığım anlaşılmış bilemem, bu konuşmayı ben Erzurum’da iken ve dışarıda soğuk bir hava varken yaptım , özel harekatçı tanıdığım arkadaşlarımda olduğu için onların jargonuyla konuştum, yoksa benim herhangi bir şekilde resmi , gayri resmi askerlikle bir ilgim yoktur.Ben Ercüment Ovalı’nın Yeditepe Üniversitesi ile diyaloğunu çok onaylamadığımı için kendisini emekli askerlerinde hissesi olan Türk Tıpsan adlı şirkete yönlendirdim.19 Mayıs üniversitesinde rektör adayı olan birisi konusunda benim gazeteci kimliğim konusunda tavassutta bulunmamı bir arkadaşım istemişti.Ben subaylara kitap okumalarını önermiştim. Ben üç ay kadar Kuvay-i Milliyenin basın danışmanlığını yaptım, ben Kuvay-i Milliye hakkında kitap yazmak için hazırlık yapıyordum, bende bulunan el yazısı raporlar yayınevimize postayla gönderilmiştir, Muzaffer Tekin’i tanımam ancak onunla ilgili fotoğrafın niçin evraklarımın arasında çıktığını ben bilemem,ben  Doğu Perinçek’i tanımam, ben hiçbir motorize örgütün başı değilim.Ben Erzurum’a fotoğraf çekme dışında bir amaçla gitmedim, telefon görüşmelerinde geçen 20000 rakamının yanındaki kelime yazıya geçirilirken yanlışlıkla silah olarak geçirilmiş doğrusu siftahtır.Bizim aramızda sevgi ve saygıya dayalı sağlam bir ilişki vardır o yüzden Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile telefonda belirtilen tarzda konuşuruz, benim Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile fikir olarak aynı konumda olmam düşünülemez” seklinde ifade verdiği  anlaşılmaktadır. 

b- Elde Edilen Dokümanlar ve Deliller, 

Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa ait, HP marka Bilgisayar içerisinden çıkan, Fujitsu marka ve NS89T62297FD seri numaralı hard disk’te;

“AKP NİN ŞEMDİNLİ TEZ.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Ali ÖZOĞLU tarafından yazılan 14. 11 2005 tarihli ve “AKP’nin Şemdinli Tezgahı ve JİTEM” başlıklı yazının bulunduğu, kamuoyunda Şemdinli olayı olarak bilinen olayla ilgili “Haysiyetsiz ve şerefsizce tasarlanarak kurulan bu tezgah, TSK’yı çökertme planın en önemli parçasıdır. Bunu hiç kimse inkâr edemez. Veli Küçük Paşanın dediği gibi, bu adamlar JİTEM’ci olsalardı kimliklerini ortada mı bırakırlardı?” ayrıca “MUSTAFA KEMAL’İN BURSA NUTKU’NU BEYNİMİZE, O’NUN KUTSAL ÜLKÜSÜNÜ YÜREĞİMİZE KAZIDIK... BİR AVUCUZ AMA, HİÇ ŞÜPHENİZ OLMASIN Kİ, HEPİNİZE YETERİZ!” şeklinde beyanların yer aldığı, 

“Alın Size Derin Devlet.doc” isimli MSword dosyası içerisinde, “Derin Devlet; Mevzu bahis vatan ise gerisi teferruat diyecek kadar yüreklidir. Derin Devlet; Cehennemin dibinde de olsa vatan hainlerini bulur ve gereğini yapar. Derin Devlet; Mustafa Kemal’in askerleridir. Derin Devlet; Milletin ta kendisidir…” şeklinde beyanların bulunduğu, 
 “ÇOK ÖZEL İKİ MEKTUP.doc” isimli MSword dosyası içerisinde,  Ali ÖZOĞLU tarafından yazılan ÇOK ÖZEL İKİ MEKTUP! BİRİNCİSİ İDAM EDİLDİ! İKİNCİSİ HIRÇINLAŞMA AŞAMASINI TAMAMLIYOR!..” başlıklı yazıda, Adnan Menderes ile Başbakan Recep Tayip ERDOĞAN’ın yazmış oldukları mektupların mukayesesi yapıldığı ve “İşte size çok özel iki belge.. Birincisini yazanların akıbeti ortada.. Bu akibetten Allah herkesi korusun. Çünkü; suçların en şerefsizcesi VATANA İHANETTİR..”, “Hangi coğrafyada ve nerede yaşarsanız yaşayın, VATANA İHANETİN CEZASI DEĞİŞMEZ! Her kul inandığı şekilde ölecektir. Şereflice ya da şerefsizce. Bu tercih yaşananlara değil yaşayanlara bağlıdır!” şeklinde beyanların bulunduğu,

“Devletin Güvenliği Tehlikede.doc” isimli MSword dosyası içerisinde “Devletin Güvenliği Tehlikede” başlıklı yazıda, “SON GÜNLERDE YAŞADIĞIMIZ TALİHSİZ GELİŞMELER MAALESEF ÜLKEMİZİN 1918 ÖNCESİ AHVÂL VE ŞARTLAR İÇİNDE OLDUĞUNU HİSSETMEMİZE SEBEP OLMAKTADIR.” ve “Bize ‘ÇETE’ diyenlerin ‘ÇETELESİ’ tutuluyor nasılsa. Türk Milletinin bir ferdi olarak dile getirdiğim bu talebimin yerine getirileceğine inancım sonsuz. İşte o gün geldiğinde yağmacılar işbirlikçilerini kurtarmaya ve kaçmaya fırsat bulamayacaklar.. Buna sonsuz inancım var..” şeklinde beyanların yer aldığı,

“Er Mektubu Görülmüştür.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Geçtiğimiz günlerde, Milli Havayollarımızın resmi evrak ve kayıtlarına ‘Kürdistan bilmem ne heyeti temsilcisi’ ya da ‘Kürdistan bilmem ne başkanı’ diye 10 tane sığıntıyı VIP yolcu olarak resmi kayıtlara geçirenleri Kuvayi Milliye not aldı. İsimleri, cisimleri her ne halt olursa olsun bunların hesabı sorulacaktır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

“Kuvvacılar Milis Kuvvet Kuruyor.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “internet ortamında ‘Özel Büro’ ve ‘Kuvayı Milliye’ isimleri altında örgütlenen bir grup ulusalcı, coplu, telsizli, 1 milyon kişilik teşkilat kuruyor. Söz konusu milis gücü Kuvayı Milliye Derneği tarafından oluşturuluyor. Derneğin başkanı NATO Özel Harp Daire başkanı olduğu iddia edilen ve emekli Kurmay Albay Fikri Karadağ. Derneğin Başkan Yardımcısı Ali Özoğlu, Tempo dergisine verdiği beyanatta, gerekirse silah bile kullanabileceklerini anlatıyor.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

“Siz Kızınızı Kaç Dolara Gösterirsiniz.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Hükümetin özelleştirme politikalarının eleştirilerek “Kuvayi Milliye asla unutmaz. Asla affetmez!” ifadesi ile sonlandırıldığı,
“Türkiye Artık  Bizim Kontrolümüzde.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Hainlerin yaptığı en küçük ihanet bile Kuvayi Milliye tarafından ortaya dökülecek ve gereği neyse o mutlaka yapılacaktır! Vatan topraklarını satanlardan, makam koltuklarını satanlara kadar her kim olursa olsunlar, bundan nasibini alacaktır.. O gün, ‘Başbakanım, bakanım, başkanım, müdürüm ya da amirim böyle emretti yaptım..’ gibi bir mazeret asla geçerli olmayacaktır. Çünkü, vatana ihanet etmek, sadece stratejik sırları yabancılara vermekle sınırlı değildir.. Bir grubun üyesi veya yandaşı olan en olmadık insanları, en olmadık görevlere atamakta, masum bir torpil değil, vatana ihanettir.. Böylesi bir atamayı onaylamak, ‘emir verildi yaptım..’ gibi bir mazerete asla sığdırılamaz!. En milli kurumlarımızda bu türden kadrolaşmalar hızla yapılmaktadır. Bütün bu çalışmaları Kuvayi Milliye hassasiyetle izliyor ve not ediyor!” şeklinde beyanların bulunduğu, ayrıca “Hiçbir şey gizli kalmaz.. Ve yolun sonuna yaklaşıldı!.. Bu cennet vatana ihanet edenler ve ihanetin en küçük halini bile o küçük beyinlerinden geçirenler şunu çok iyi bilmeli ki; KUVAYİ MİLLİYE ASLA UNUTMAZ.. ASLA AFFETMEZ!” ifadesi ile sonlandırıldığı,
*Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa ait, HP marka Bilgisayar içerisinden çıkan, Fujitsu marka ve NW9YT6929CVM seri numaralı hard disk’te

“Bir Güneydoğu Gazisinin Mektubu.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Oktay YILDIRIM isimli şahıs tarafından yazılan Bir Güneydoğu Gazisinin Mektubu başlıklı yazının bulunduğu, 

File2008-06-26 05-59-35.jpg isimli resim dosyası içerisinde; toplumsalhaber.com isimli sitede yazar olan şahısların isimlerin bulunduğu ekran görüntüsünün resim olarak kaydedildiği, şüpheliler Emin GÜRSES, Neriman AYDIN ve Ali ÖZOĞLU isimli şahısların adlarının yazılı olduğu,

File2008-06-28 00-48-50.jpg, File2008-07-01 01-41-53.jpg, File2008-07-01 03-34-20.jpg isimli resim dosyaları içerisinde; Ali ÖZOĞLU isimli şahsa ait aliozoglu@gmail.com isimli e posta adresine gelen e postaların görüldüğü ekran görüntüsünün resimlerinin olduğu, şüpheli Neriman AYDIN ile Ulusal KANAL’dan gelen e postaların bulunduğu,

Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa ait, Bilgisayar içerisinden çıkan, Maxtor marka ve F1CEFG8EZ9999 seri numaralı hard disk’te; 

 “HARBİYE.doc..” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN adıyla Genel Kurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben, Harp Okullarındaki müfredat ve eğitim sistemi ile ilgili eleştiri ve önerilerin yazıldığı mektup olduğu ve ayrıca söz konusu mektubun aynı veya benzer içerikli olarak şüpheli Neriman AYDIN’ın incelemeye konu dijital verilerinde de kayıtlı olduğu,

 “ibrahim özcan.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; 10 Ağustos 2007 tarihli ve şüpheli İbrahim ÖZCAN’ın “Ar Damarı Çatlayanlar” başlıklı yazısının olduğu, açık kaynaklardan (internet) yapılan araştırmalar neticesinde toplumsalhaber.com isimli sitede yayınladığı,

 “neri.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; 20 Şubat 2007 tarihinde şüpheli Neriman AYDIN tarafından şüpheli Ali ÖZOĞLU’na hitaben yazılan mektup olduğu, şüpheli Kemal AYDIN isimli şahsın “Önderimiz” olarak nitelendirildiği, şüphelinin Mesaj ve ART isimli televizyonlarda yayına çıkması ile ilgili tehlikelerden bahsedildiği, 

“Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. Onun içindir ki, ulusal yayın kuruluşlarında şimdilik program yapmasını milletimizin geleceği için sakıncalı görmekteyiz benim Sevgili kardeşim.”
“Canım kardeşim,  davamızın büyük bir millet gücüne dönüşme öncesinde;  Türk Milletini bu güzellikten yoksun bırakmamaktır  tüm emelimiz, amacımız . Onun içindir ki  bugünlerde bir tv programı kendisine  sizin de bizim de engel olamayacağımız zararlar verebilir. Ama aynı düşüncenin neferleri olarak sizler, Büyüğümüzün yerine ortak tespit ve düşüncelerimizi tv programlarına katılarak milletimize duyurabilme fırsatlarınız olursa bunlar milletimizin geleceğini emin ellerde gördüğümüzün işaretleri olacaktır.”

“Biz sizin de tv yayınlarına çıkmanızı  sakıncalı görmekteyiz…”

“Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir.”

“Sevgili kardeşim Hatice’ye ve Kahraman Kardeşime  Ankara’dan sevgilerimizi gönderiyoruz. Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok … yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır …  Allah’a emanet olunuz.” şeklinde beyanların yer aldığı,

Yazı içerisinde yer alan “Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir.” beyanı göz önüne alındığında, alınacak kararlarda birliktelik ve şahıslar arasında ast üst hukukunun bulunduğu, 

“not.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Şahin BAŞBAĞ ismi ile yazıldığı,  Genelkurmay Başkanlığı Subay Atama Dairesi Başkanı Hakkı KUŞ’un yeğeni Hasan KUŞ ile Çalışma Bakanı Faruk ÇELİK hakkında bir takım iddiaların yer aldığı,

“taslak hükümet SON 4 EN SON İNŞALLAH.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli  Eren MUMCU, Hasan Hüseyin UÇAR, Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU isimli şahısların müdafiliğini yapan Avukat Yusuf ERİKEL’in Başbakan olarak gösterildiği ve çeşitli şahısların bakan olarak yazıldığı bir kabine listesinin bulunduğu,

“DİĞER TASLAK ATAMALAR- LİSTE.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Diğer Taslak Atamalar başlıklı belgenin 5 sayfadan ibaret olduğu, bazı Belediye Başkanlıklarının karşılarına çeşitli şahıs isimlerinin yazılı olduğu, açık kaynaklardan yapılan sondajlama usulü yapılan araştırmalarda  listedeki Belediyelerin karşısındaki isimlerinin Belediye Başkanı olmadığı,

“Bakanlar kurulunun ilk taslak karar ve tedbirleri.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “YAPILACAK BAKANLAR KURULU TOPLANTISI İLE” Başlıklı belgenin tamamının 10 sayfadan ibaret olduğu;

“TÜM BELEDİYE BAŞKANLIKLARINA MAKAMA GRİŞİ YASAKLA İLLERDE VALİ YARDIMCISI İLÇELERDE KAYMAKAM BELDELERDE JANDARMA KOMUTANI VE İL İLÇE MÜŞTEREK İMZA JANDARMA İLE

TÜM SİYASİ PARTİLERE GRİŞİ YASAKLA VE TEDBİR KARARI VER FAALİYETLER İÇİN VE YENİ YAPILACAK SİYASİ PARTİLER KANUNUYLA  ZATEN MÜNFESİH OLACAKLAR BU ARADA HEMEN MALİ VE HUKUKİ İNCELEME BAŞLAT. 

TÜM ÖZELEŞEN FİRMALARA YENİ BİR AMİR ATA VE FAALİYETLERİ KONTROL ETSİN İMZALAMADIĞI HİÇBİR İŞLEM GEÇERLİ DEĞİL

RTÜK KANALLARI KORDİNE TESİN HU GECE İÇİN BAZILARINI UYDUDAN MEN ETSİN 3 GÜN İÇİN”

“Derhal merkez bankasına emir verilecek ve tüm bankalar talimat geçilecek günlük 800 YTL dışında kimse bankadan para çekemeyecek, internetten dahi işlem yapamayacaktır.”

“Tüm C. Başkanlarının ve başbakanların makam kazanımları ile milletvekillerin vekillik, belediye başkanlarının başkanlık,  sebebiyle kazanımları iptal edilecek, VİP hakları kalkacak ve maaşları artık asgari ücretten ödenecektir. 65 yaş üstü olan vekillere % 50 artışla maaş ödenecektir. C. Başkanı ve başbakanların yapılacak inceleme sonucunda gerekirse maaşları bakanlar kurulu kararıyla 10 asgari ücrete kadar yükseltilebilir.”

“Zorluk çıkaran hastane müdürü ve başhekim derhal görevden alınacak, doktor derhal memuriyetten atılacak, eczane kapatılacak ve eczacılık ruhsatı iptal edilecektir.”

“Tüm Uçuşlar iptal edilecektir.

Havalimanı kapatılacaktır. Tüm seferler ve tüm vizeler iptal edilecektir.

Ülkeye giriş ve çıkışlar kim olursa olsun yasaklanacak ve havalimanlarına Türk uçakları dışında ne uçak inecek ve nede herhangi bir uçak kalkacaktır. Sadece 1 saat içindeki uçaklar kalkacak ve bu uşağın hava limanına girmiş yolcuları yurt dışına gidecektir.”

“Yolcu girişine veya çıkışına müsaade eden memur derhal memuriyetten atılacaktır. Hava limanı müdürü de görevden alınacaktır. Acil durumlarda il ve ilçe jandarma komutanın talimatları gereklidir. Ağır hastalık durumunda Havalimanı başhekiminin onayı ev bir jandarmanın refakatiyle hasat hastaneye gönderilir. Tedavisinden sonra gerekirse ve izin verilirse evine veya oteline vs. gidebilecektir.”

“Tüm illerde valiler görevden alınacaktır.

Yenileri atanıncaya kadar bu görevi İl Jandarma Alay komutanları yapacaktır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,
“Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanlığı makamına arz kabine.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Türkiye Cumhuriyeti Devlet Başkanlığı başlıklı, soruşturma kapsamında göz altına alınan bir çok şahsın avukatlığını yapan Yusuf ERİKEL’in adıyla 61. Hükümetin Bakanlar Kurulu Listesinin onay yazısı olduğu,

“a-Sayın Yüksek Makama istişari manada ve gelecek tensip uyarınca hareket etmek üzere Arz olunur.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “SAYIN YÜKSEK MAKAMA İSTİŞARİ MANADA VE GELECEK TENSİP UYARINCA HAREKET ETMEK ÜZERE ARZ OLUNUR.” başlıklı toplam dört sayfadan oluşan belgenin soruşturma kapsamında göz altına alınan bir çok şahsın müdafiliğini yapan Avukat Yusuf ERİKEL adı ile hazırlandığı, 

“Saat 21.30 civarında Ankara’da Anıtkabirde yaslanacak bir 3 yolda Ankaralılara hitap edeyim. Zira burada Ankara atılan milli adımın heyecanı sebebiyle heyecanlı olan ve bekleyen halkımıza ve tüm milletimize bir beraberlik mesajı ve duygu şarjı vereyim. Ve halkla bütünleşelim. Bir manada da Atatürk’e gelen milyonlarla bağlılık sunarak işe başlayayım.

Bu arada tüm bu geceki program ve yol çizelgesi TV’lerden ilan edilsin ve halktan isteyenlerin benim konuşma merkezlerime tüm yakın il ve yerleşim yerlerinden rahatça akması, ulaşması imkânı oluşturulsun ve yine bu arada verilecek program uyarınca il valileri, kaymakamlar ve Belediyeler  ( Malum kullanacakları yetkileri İl ve ilçe jandarma Komutanının onayıyla olacak) gerekli miting ve sair tertibi alsınlar.”

“Saat 22.30 da Bakanlar Kurulu toplantısı yapar ve 24.00 da halka ilk etapta açıklanacak milleti ve dostları memnun eden hainler ve işbirlikçileri için şok eden, ıslah eden,   

“YENİDEN ATATÜRKLE TÜRKİYE”  

Diye isimlendirdiğimiz şahlanış döneminin kararlarını açıklarız.

Yine bu arada Yeni bazı Belediyelerin görevlendirmelerini yapar görevden alınacakları alır atanacakları atarız.

Sabahında hayat istenildiği manada huzur içinde devam eder…”

“En geç 3 güne kadar yazımı tamamlanan hükümet Programı C.Başkanının onayına sunulur.

Bu arada her bakanlığın tüm birimleri kendilerine ait mevzuat ve sair hukuki yapılanmaları hükümet programına ve Atatürk Hükümetinin hedeflerine uygun olarak yeniden düzenlerler. Yeni kurulan kurul ve yapılar da bu noktada kuruluş ve işleyiş mevzuatlarını hazırlarlar.

Bu arada yeni oluşacak, hukuki mevzuatı Kemalist hedefler doğrultusunda uyarlayacak programda açıklamasını yapmış olduğum Yasama kurulu derhal toparlanarak bir en ideal Anayasa Taslağını hazırlar.

Bu arada tüm kanunlarda ideal düzenlemeler yapılır. 

Yasamada sistem olarak Bakanlar Kurulu Kararnameleri ile yasama işlemleri yapılır. Aynı kanunlar gibi Cumhurbaşkanının onayıyla yürürlüğe girer. Bu aşamada Meclise de gerek kalmaz. Olağanüstü durumlarda zaten meclis Hükümete aynı yetkiyi vermektedir. Tüm dünyada bu böyledir.

Yeni Hükümetin 5 yıl süreyle görev yapacağına ve gerekirse Sayın Cumhurbaşkanının süresinin 5 yıl süreyle uzatılacağına dair Anayasa taslağı hazırlanır. Yine 5 yılın sonunda yağma demokrasinse değil adalet ve hukuk demokrasisine Atatürk demokrasisine geçilecek tedbirler ile diğer tüm gerekli hukuki ve siyasi düzenlemeleri de içeren yeni Anayasa hazırlanarak en geç 3 ay içinde Milletin onayına sunularak inşallah %99,9 oy alarak yeni anayasal dönem başlamış olur.” 

Şeklinde beyanların yer aldığı,

“eğitimsen yazı.doc” isimli MSword dosyası içerisinde;  sayın Başkanım hitabı  ile başlayan ve tamamı 1 sayfa olan söz konusu yazıda;

“Yine tarafıma ifade edildiği üzere Toplumsal Dönüşüm Yayınları – Kardak Yayınları Kırmızı beyaz yayınları …  (ki bunlar tek merkezden koordineli imiş) Bu yayınevi ilgili makamca Nutuk Resmi yetkilisi imiş ve yine nerdeyse tüm yazarları emekli veya muvazzaf TSK mensupları imiş. Bu yayınevi ülkedeki Atatürkçü çizgi sahiplerinin referans kabul ettikleri bir yayınevi imiş ve yine bu yayınevi Atatürkçü çizgi sahipleri için bir mihenk imiş. Bende bürom cağaloğlunda olduğu için yanımdaki arkadaşların araştırmasında sokaktaki hamalların bile bu yayınevinin şuranın yayınevi diye bilindiklerine şahit oldum. İşte bu yayın evi ilgilileri aranılacak ve yönlendirilecekler.

Bu yayınevi yetkilileri geldiğinde düşündüğümüz bu çalışmanın milli hassasiyetimiz gereği olduğu vurgulanacak ve okullarında kapanması sebebiyle böyle bir kültür hamlesi düşünüldüğü vurgulanacak” şeklinde beyanların yer aldığı,
 “Günlük Plan-1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Günlük Plan başlıklı belgenin tamamının bir sayfadan ibaret olduğu ve gün içerisinde yapılacak işlerin tasnif edilerek kaydedildiği,

“ÖZEL SÖZLEŞMEDİR- akif yorgancıoğlu.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Akif YORGANCIOĞLU ile soruşturma kapsamında göz altına alınan bir çok şahsın avukatlığını yapan Yusuf ERİKEL arasında yapılan  28.11.2007 tarihli özel sözleşme olduğu, Yusuf ERİKEL isimli şahsın hesabına yatacak olan 6.780.000 Euro ile 500 milyon paranın havale edileceği hesaplara ilişkin talimat içerdiği,

“vekalet kuveytli özel.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; AHMAD GHALEB ZEINELABIDIN isimli şahsın  soruşturma kapsamında göz altına alınan bir çok şahsın avukatlığını yapan Yusuf ERİKEL isimli şahsa verdiği genel vekaletname ve yetkilendirme belgesi olduğu, “Atıksan Enerji ltd. Şirketi” adına 250.000.000 (iki yüz elli milyon ) Euro bedeli 1 yıl süreyle bloke etmeye, bu hesapla ve tüm hesaplarla alakalı olarak her türlü teminat mektubu almaya ve buna dair her türlü banka ve bankacılık işlemleri yapmaya, takip etmeye ve gerekli belgeleri istemeye, tanzim etmeye, almaya…ilişkin şartlar içerdiği, 
“akp.pps” isimli Power Point dosyası içerisinde; AKP’nin icraatları ifadesi ile başladığı, özelleştirme kapsamında satılan kurumların yerlerinin Türkiye haritası üzerinde ABD, Yunanistan ve İngiliz bayraklarının konularak gösterildiği, ayrıca soruşturma kapsamında göz altına alınan ve dijital incelemeye konu bir çok bilgisayarda aynı veya benzer içerikli olan sunumların olduğu,

“M.BRŞ.HRK.VE KIBRIS'TA SON DRM'UN DEG.pdf” isimli pdf dosyası içerisinde; Kara Kuvvetleri Komutanlığı başlıklı Mutlu Barış Harekatı ve Kıbrıs’ta Son Durumun Değerlendirilmesi konulu sunum olduğu,

Şüpheliden elde edilen resim dosyaları içerisinde soruşturma kapsamında gözaltına alınan Muzaffer TEKİN, Doğu PERİNÇEK, Kuddusi OKKIR, Emin GÜRSES, Hüseyin GÖRÜM, İsmail EKSİK ve İbrahim ÖZCAN isimli şahısların fotoğraflarının olduğu, resimlerin bulunduğu klasöre “ABDLİLERİN KUVAYİ MİLLİYE ÇALIŞMALARI” isminin verilmesi dikkat çekici bulunduğu, aynı veya benzer içerikli fotoğrafların şüpheli Hüseyin GÖRÜM isimli şahıstan da  ele geçirildiği,

PKK’nın kamp alanlarının ve sorumluların adlarının detaylı olarak yazıldığı belgelerin resimlerinin bulunduğu,

*Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa ait, Bilgisayar içerisinden çıkan, Samsung marka ve S0DWJ30L387271 seri numaralı hard disk;

“isim listesi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; aralarında şüpheliler Emin GÜRSES ve Sinan AYGÜN isimli şahıslarında bulunduğu 128 gerçek ve tüzel kişiliğin isimlerinin yer aldığı,

“MAİL ADRESLERİ.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; aralarında digi-security-turkiye@yahoogroups.com adresininde bulunduğu bir çok e posta adresinin ve e posta gruplarının kayıtlı olduğu,


“proje.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Kara Kuvvetleri Komutanlığı Kara Harp Okulu Öğretim Başkanlığı’nca Yavuz ÖZGÜLDÜR Yrd.Doç.Dr.Öğ.Kd.Bnb. Proje Tk.Bşk. adıyla TEM. BİL. BÖL. BŞK. LIĞINA hitaben yazılan 12 NİSAN 1999 tarih ve Proje Sonuç Raporu konulu HİZMETE ÖZEL gizlilik dereceli resmi yazı olduğu,

“Sayın Ali Özoğlu.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Ali Özoğlu isimli şahsa hitaben yazıldığı, “Yazınızı kaynaksız yayımladığımız için çok üzgünüm.. Ancak sizin de belirttiğiniz üzere açıkistihbarat kaynaksız yayımladığı için bizler de yanıldık.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

“vatandaştoplantıtut.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; K.K.Hrk.Bşk.lığı NİĞBOLU Toplantı Salonu’nda 07 Eylül 1999 tarihinde Vatandaşlık Eğitimi ile ilgi yapılan toplantının sonuç raporunun olduğu, son bölümde Tarih Öğretim Elemanı Yrd.Doç.Dr.Öğ.Bnb. Ali GÜLER ismine imza açıldığı,

“YABANC__UYRUKLU_OE_RENCILER.XLS”.ve.“TUERK_VATANDA___OE_ RENCILER.XLS” isimli Excel dosyaları içerisinde; her iki belgede yaklaşık 60000 öğrencinin ad soyad açık kimlik, aile, uyruk ve ikamet bilgilerinin detaylı bir şekilde kaydedildiği,

“1DERS.PPT” isimli Power Point dosyası içerisinde; ESKİ TÜRK DEVLETLERİNİN YIKILIŞ NEDENLERİ (İÇ BİRLİK VE BERABERLİĞİN BOZULMASI) konulu bazı sayfalarında Genel Kurmay Başkanlığı başlığı bulunan, HİZMETE ÖZEL gizlilik dereceli sunum olduğu, 
“egekonf.uğur.ppt” isimli Power Point dosyası içerisinde; SİLAHSIZLANDIRILMIŞ EGE ADALARININ STATÜLERİ KARA SULARI SORUNU HAVA SAHASI konulu, ilk sayfa sol üst köşesinde Kara Harp Okulu’nun logosu ve P.Yzb. Uğur GÜNGÖR’ün isminin yer aldığı sunum olduğu görülmüştür.

“Ermeni Sorunu.pps” isimli Power Point dosyası içerisinde; Asılsız Ermeni Soykırım İddiaları konulu  Genel Kurmay Başkanlığı’nın HİZMETE ÖZEL gizlilik dereceli sunumu olduğu,

ERKUT ERSOY ÖZEL BÜRO.amr isimli ses dosyası içerisinde Ali ÖZOĞLU isimli şahsın Tempo Dergisine vermiş olduğu ropörtaj ile ilgili Erkut ERSOY isimli şahıs ile yapmış olduğu görüşmenin ses kaydı olduğu, 

TUTKUN AKBAŞ- TEMPO.amr isimli ses dosyası içerinde Ali ÖZOĞLU isimli şahsın Tempo Dergisine vermiş olduğu ropörtaj ile ilgili Tutkun AKBAŞ isimli şahıs ile yapmış olduğu görüşmenin ses kaydı olduğu,

03 NOLU CD içerisinde; 

DSC_5226.jpg ve DSC_4764.jpg isimli resim dosyaları içerisinde;  şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsın ve sahibi olduğu Ati Teknoloji isimli firmanın fotoğraflarının olduğu, 

10 NOLU CD içerisinde; 

AVSEQ01.DAT ve AVSEQ02.DAT isimli video dosyaları içerisinde; kimliği belli olmayan bir şahıs tarafından çekilen ve tarihi eser olabileceği değerlendirilen bir kitabın ve muhafazasının görüntüleri,

11 NOLU CD içerisinde; 

AVSEQ01.DAT isimli video dosyası içerisinde; 23 02  2007 tarihinde kimliği belli olmayan iki şahıs tarafından çekilen ve tarihi eser olabileceği değerlendirilen bir kitabın görüntüleri olduğu görülmüştür.

29 NOLU CD içerisinde; 

IMAG0269.JPG, IMAG0270.JPG, IMAG0296.JPG isimli resim dosyaları içerisinde; askeri üniformalı dört şahsın ve şüpheli Şener ERUYGUR isimli şahsın fotoğraflarının bulunduğu, 
42 NOLU DVD içerisinde; 

DSC_1765.JPG, DSC_1766.JPG, DSC_1777.JPG, DSC_1797.JPG, DSC_1816.JPG ve DSC_1820.JPG isimli resim dosyaları içerisinde; şüpheli İbrahim ÖZCAN ve Ali ÖZOĞLU isimli şahısların, kimliği tespit edilemeyen bir bayan ve askeri bir tesisten çıktığı görülen erkek bir şahıs ile birlikte çektirdikleri fotoğrafların bulunduğu, ayrıca söz konusu fotoğraflarda görülen Mercedes marka 34 VB 7722 plaka sayılı otonun şüpheliler Eren MUMCU, Hasan Hüseyin UÇAR, Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU’nun müdafiliğini yapan Avukat Yusuf ERİKEL adına kayıtlı olduğu,

“PH 02-1-7.doc, PH 02-2-1.doc, PH 02-2-2.doc, PH 02-2-4.doc, PH 02-2-8.doc, PH 02-2-9.doc, PH 02-2-10.doc, PH 02-2-11.doc, PH 03-3.doc, PH 03-4.doc, PH 03-5.doc, PH 03-7.doc” isimli MSword dosyalarının “GİZLİ” ibareli, “PH 02-2-5.doc” isimli Msword dosyasının “TASNİF DIŞI” ibareli,  Psikolojik Harp ile ilgili bilgiler içerdiği,

81 NOLU CD içerisinde; 

çömez.jpg ve velikucuk.jpg isimli resim dosyaları içerisinde; şüpheliler Veli Küçük ve Turhan ÇÖMEZ isimli şahısların fotoğraflarının bulunduğu,
“Günes_Ope._.pps” isimli Power Point sunusu içerisinde; Kuzey Irak’ta yapılan Güneş Operasyonuna ait ve operasyonda öldürülen teröristlerin fotoğraflarının bulunduğu, 
“AKIN1.doc” ve “AKIN 2.doc” isimli MSword dosyaları içerisinde; İki şahsın karşılıklı olarak yaptığı msn görüşmesinin kayıtlı olduğu, şahıslardan birinin Allen diğerinin ise Akın takma ismini kullandığı, söz konusu görüşmede Selhan isimli bir şahsın Sedat PEKER isimli organize suç örgütü liderine yönelik yapacağı suikast girişiminde bulunacağı, Selhan’ın Eski İçişleri Bakanı Abdulkadir AKSU ile birlikte çekilmiş fotoğraflarının olduğu ve manevi oğlu olduğu, bu sebepten işlemiş olduğu bir çok suçtan dolayı adli takibata uğramadığı, Başbakan’ın koruması ve daha önce terör birimlerinde çalışan Maksut isimli şahısla irtibatlı olduğu, Sedat PEKER ile iş birlikteliği olan Funda Uzun isimli bir bayanla birlikte olduğu, yönünde beyanların yer aldığı,

Karşılıklı konuşmalardan Allen takma ismini kullanan şahsın 29 yaşında olduğu ve İngiltere’de yaşadığı, Akın takma isimini kullanan şahsın ise 26 yaşında olduğu ve bir abisinin cezaevinde olduğu, Akın ismini kullanan şahsın Dhkp c üyesi olan amcasına Selhan’ın vurulması için fotoğraflarını gönderdiği şeklinde beyanların bulunduğu,

 “Yeni WordPad Belgesi(1).doc” isimli MSword dosyası içerisinde; selhan ve body nickini kullanan iki şahsın karşılıklı msn görüşmesinin olduğu, Selhan nickini kullanan şahsın “karakol sıkıyor bu arala Gülay bastırıyor gene Sedatı gördünmü tel konuşmalarını deşifre ettirdik iyi para aldık” şeklinde beyanda bulunduğu,


 “Yeni WordPad Belgesi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Selhan” ve “Allah,,Vatan,,Bayrak,,Aile” nickini kullanan iki şahsın karşılıklı msn görüşmesinin olduğu, söz konusu görüşmede “Allah,,Vatan,,Bayrak,,Aile” nickini kullanan şahsın “olum bi adamın maili kırıyodum adam asker çıktı beni arıyolar ne yapıcam olum ya” demesi üzerine Selhan nickini kullanan şahsın “benim abimde subay la” dediği kendisini emniyetin Bilgi İşlem Şube Müdürlüğünde  çalışan birisi olarak tanıttığı, 36 yaşında Funda isimli bir bayanla iş icabı aşk yaşadığı şeklinde beyanların yer aldığı,

“hHÜSYİN BEYAZIT-İSMAİL PAKER- MEHMET ZEKERİYA ÖZTÜRK 1.JPG” isimli resim dosyası içerisinde; şüpheliler İsmail PAKER ve Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK isimli şahısların fotoğraflarının olduğu, dosya isminden hareketle diğer şahsın Hüseyin BEYAZIT olabileceği, Hüseyin GÖRÜM isimli şahsın inceleme raporunda da yer alan fotoğrafta, ayakta bulunan ancak yüz kısımları silinen şahısların Hüseyin GÖRÜM ve İbrahim ÖZCAN isimli şahısların olduğu,

388 NOLU CD içerisinde;
28960001.JPG, 28960006.JPG, 28960025.JPG, 28960027.JPG, 28960042.JPG, 28960047.JPG, DSC_0955.JPG ve Resim 033.jpg resim dosyaları içerisinde; Antalya ili Kemer İlçesinde düzenlenen Kuvayı Milliye Kupası adı altında düzenlenen Engelli At Yarışının görüntülerinin bulunduğu ve şüpheliler Hüseyin GÖRÜM ve İbrahim ÖZCAN isimli şahısların yer aldığı, ayrıca şüpheliler Eren MUMCU, Hasan Hüseyin UÇAR, Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU isimli şahısların müdafiliğini yapan Avukat Yusuf ERİKEL isimli şahsın şüpheli Ali ÖZOĞLU ile birlikte çekildiği fotoğraf olduğu,


422 NOLU CD içerisinde;
Resim 001.jpg ve Resim 002.jpg isimli resim dosyaları içerisinde; şüpheliler Mehmet Fikri KARADAĞ, Hüseyin GÖRÜM, İbrahim ÖZCAN ve Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Kuvayı Milliye flaması önünde birlikte çekilmiş fotoğrafların olduğu,
443 NOLU CD içerisinde;
 
“Kayıt003.amr” isimli ses dosyası içerisinde; şüpheli Ali ÖZOĞLU isimli şahsın kimliği belli olmayan şahıslarla yaptığı bir görüşmenin kayda alındığı, söz konusu görüşmede şüpheli Ergün POYRAZ hakkında iddiaların bulunduğu, Ergün POYRAZ’a JİTEM tarafından yol verildiği ve kollandığı, kimliği tespit edilemeyen bir şahsın “Korunmasının sebebi o kadar çok şey biliyorki o süreçte yaşananlarla ilgili” şeklinde beyanda yer aldığı, 

490 NOLU CD içerisinde;
 
“AVSEQ01.DAT” isimli video dosyası içerisinde; Şişli Belediyesi tarafından düzenlenen Kıbrıs Gazileri Madalya Töreni ile ilgili programın video görüntülerinin bulunduğu görülmüştür. Seyircilerin arasında şüpheliler Sevgi ERENEROL, Paşa ERENEROL, Muzaffer TEKİN, Doğu PERİNÇEK isimli şahısların oldukları,


*Eminönü ilçesi Hocapaşa Mahallesi Hocapaşa Hamamı Sokak, Okumuş İş Hanı No:6/2 sayılı adreste yapılan aramada bulunan belge ve dokümanların yapılan incelemesinde;


-(1) adet lacivert renkli üzerinde TELEPHONE ibaresi bulunan telefon fihristinde; Dr.Ümit SAYIN, Erol MÜTERCİMLER, Ergun POYRAZ, Sevgi ERENEROL isimli şahısların telefon numaralarının yazılı olduğu, 


-(1) adet siyah renkli “Avukat Arif Hikmet BİLDİK” ibaresi ile başlayan telefon fihristinde; Hurşit TOLON'un telefon numarasının yazılı olduğu, 


-(1) adet "İlgili Makama iletilmek üzere, Sayın Ali Abime" ibaresi ile başlayan Av.Yusuf ERİKEL imzalı, 11.07.2006 tarihli yazı içeriğinde; Av.Yusuf ERİKEL'in Okan Holding, Mustafa KALELİOĞLU, Atilla SARAL, Ahmet CAN gibi şirket ve holding sahipleri ile yaptığı görüşme sonucunda para alamadığını, sadece ceza davasına baktığı Ali TOPÇUOĞLU'dan 20.000$ aldığını, ancak bu şahsın da sürekli arayarak parasını istediğini, para bulamadığından bahsederken "ne kendimize ne size 1 kuruş bulamadım" dediği, yazının devamında kişisel borçlarından da bahsettiği, yazının arkasında not olarak 11,12 ve 10 milyarlık alacak çekleri olduğunu söyleyerek "bunca borca rağmen bunları da emrinize tahsis ettiğimizi ve her şeyimle hizmetinizde olduğumuzu saygıyla arz ederim" yazdığı, 

-(3) adet Sedat PEKER'e ait fotoğraf, 

-(2) sayfa Mason Listesi başlığı altında birçok kişinin isim ve yaptıkları mesleklerin yazılı olduğu faks çıktısı, 

-(8) sayfa Erzurum ili hakkında ve Erzurum ilindeki bazı şahıslarla ilgili istihbari bilgilerin yazılı olduğu, 

-(6) sayfa Deka Gümrükleme Müşavirlik Limited Şirketi isimli şirkete ait istihbari bilgilerin yazılı olduğu, 

-(24) sayfa 31.08.2007 tarihli Diyarbakır ilindeki yapılmış olan istihbari çalışmalar ile ilgili bilgilerin yazılı olduğu,  

-1'den 2'ye kadar numaralandırılmış, Cafer PÖRÇLÜ, Ali ÇİÇEK, Tacettin ZEREN, Ersoy ZEREN isimli şahıslar hakkında istihbari bilgiler olduğu, 1.sayfanın sonunda "Ablası Tacettin ZEREN'in adresini öğrenmeye çalışıyoruz, bir de Köln ve Leverkusen bölge sorumluları var, onların da asıl adreslerini öğrenmeye çalışıyoruz, Bilgisayarlara güvenmediğim için el yazısı ile yazıyorum" şeklinde yazıların olduğu, 

-(39) adet Kuvayi Milliye Derneği Başkanı olan Mehmet Fikri KARADAĞ, Hüseyin GÖRÜM ve diğer dernek üyeleri ile birlikte çekilmiş fotoğraflar olduğu,

-1'den 5'e kadar numaralandırılmış çok sayıda emekli askeriye mensubunun sicilleri, adresleri ve telefonlarının yazılı olduğu belge,

-1'den 16'ya kadar numaralandırılmış "Kuvayi Milliye Derneği" antetli kağıtların arka yüzüne Hurşit TOLON, Kemal ALEMDAROĞLU, Neriman AYDIN, İlhan SELÇUK, Mustafa BALBAY, Erol MÜTERCİMLER, Veli Küçük isimli şahıslar haricinde birçok gazeteci, askeriye mensubu, milletvekili isimlerinin, adres ve telefon bilgilerinin yazılı olduğu,  


-(1) adet ön yüzünde “Saffet ÇERÇİ" isimli şahsın adres bilgilerinin olduğu ve "PKK ile bağlantılı" şeklinde notların yazılı olduğu not kağıdı,


-(1) adet not kağıdının ön ve arka yüzünde; Ercan ERSOY isimli şahıs hakkında "Bunun tanışıklığı olan Botan Yzb.Artvinli, çok samimiler, Batman'da hava üssünde pilotsuz uçaklara bakıyor" "Bunlar ihanet içindeler mutlaka takip edilmeleri gerekiyor" "Mehmet Tekinalp isimli şahıs hakkında "bu adam İzmir'e geleli 5 ay oldu, bu adam bu süre zarfında 6 tane kuyumcu dükkanı açıyor, 10 tane işyerine cebir kullanarak(terör örgütü üzerinden ortak olma), Bu adamla Dengir fırat'ın sık sık görüştüğü biliniyor" şeklinde notların olduğu bu notların sonunda HAMZA DEMİR yazdığı görülmüştür.


-(1) adet Ali ÖZOĞLU isimli şahsın 18.07.2006 tarihinde Kuvayi Milliye Derneği Genel Başkanlığı Basın ve Halkla İlişkiler bölümünden istifa ettiğini gösterir imzasız dilekçe ve bu dilekçeye zımbalanmış (1) adet 20.03.2006 tarihli Kuvayi Milliye Derneği Genel Kurul Sonuç bildirimini gösterir A-4 kağıdı ve Ali ÖZOĞLU ve Hatice BAHTİYAR tarafından Fikri KARADAĞ'a gönderilmiş (2) adet posta alıntısı,

-1'den 10'a kadar numaralandırılmış Diyarbakır 5.Ağır Ceza Mahkemesinin 22.06.2006 tarihli, 2006/416 esas numaralı davaya ait iddianeme fotokopisi ve bu davada şüpheli olan Sedat OĞUL isimli şahsın mahkeme, savcılık ve emniyet ifadeleri fotokopileri, 

-31'den 42'ye kadar numaralandırılmış Erzurum'un ilçeleri hakkında bilgiler, Erzurum Valisi, Belediye Başkanı hakkında istihbari bilgiler olduğu, ayrıca Erzurum ilinde PKK'ya destek veren kuruluşlar, Erzurum ilindeki cemaatler ve bu cemaatlerle ilişkisi olan kişiler hakkında bilgiler olduğu, 

-12 ve  13 numaraları verilmiş Kuvayi Milliye Derneğinin 20.03.2006 tarihli Genel Kurul Sonuç Bildirimi,

*Eminönü ilçesi Hobyar Mahallesi Çağaloğlu Yokuşu Sokak Ergüç Han No:5/9-10 Toplumsal Dönüşüm Yayınları isimli işyerinde yapılan aramada bulunan belge ve dokümanların yapılan incelemesinde; 

-(1) adet lacivert renkli üzerinde TELEPHONE ibaresi bulunan alfabetik sıraya göre düzenlenmiş telefon rehberinde; Emin GÜRSES'in telefon numarasının yazılı olduğu,

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun yapılan aramalarında;

-(1) adet (Fujitsu marka ve NS89T62297FD seri numaralı hard disk) 

-(1) adet Fujitsu marka ve NW9YT6929CVM seri numaralı hard disk

-(1) adet Maxtor marka ve F1CEFG8EZ9999 seri numaralı hard disk

-(1) adet Samsung marka ve S0DWJ30L387271 seri numaralı hard disk

-(1) adet Maxtor marka ve K11HFXWGZ9999 seri numaralı hard disk

-(1) adet Samsung marka ve S00JJ10X365701 seri numaralı hard disk

Çok sayıda CD/DVD ve disket bulunduğu, 

Günlük program –çocuklar “ isimli word belgesinde içerisinde:sabah ;7.20 den akşam 22:00 kadar yapılması gerekenlerin yazılı oluduğu bunların arasında “kalkış , okula gidiş, okuldan dönüş , okul kıyafetleri değiştir, ders tekrarı, kitap okuma , kuran okuma , “ şeklinde günlük program çizelgesi olduğu ,

HP_Laptop_CNF640239Y_Fujitsu_NW9YT6929CVM_100 marka dizüstu bilgisayarında ele geçen belgeler. 

D\KIBRIS FOTOLAR\

Resim 303.jpg Durmuş Ali Özoğlunun bir subayla çekilen fotoğraf

Resim 306.jpg Durmuş Ali Özoğlunun kışlada çekilen askerlerle ilgili fotoğraflar 

Resim 308.jpg Durmuş Ali Özoğlunun kışlada çekilen askerlerle ilgili fotoğraflar bulunduğu görülmüştür.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:6796, 29.12.2007 günü Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  “ Bu şey kargo gelmiş bana haber ettiler onu  " dediği Neriman’nın  “Heh o Ercüment hocanın şeyleri dava dosyalarının  " dediği Durmuş Ali'nin   “Dava dosyalarının  " dediği Neriman’nın  “Kopyaları evet ablacım   " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Öyleymiş  eeee onu eee kopyaları ben avukata verdirttireyim  mi yoksa ben bana ulaştırsınlar ben inceleyeyim mi   " dediği  Neriman'nın ” Sen bilirsin yani onlar senin için hazırla  " , ” Girip çıkıyor girip çıkıyor eee en son bu geçen haftaki davada o Tekelioğlu denen hoca profesör evet ben Ercüment hocanın odasından dosyayı  kendim çaldım diye itiraf etti ve bu kayıtlara geçti  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Aaaa güzel  " dediği  Neriman'nın  “Evet en son böyle bir hadise oldu ikinciside dün akşam hoca abini aradı dediki Bedrettin DALAN aradı dedi ki bize ancak Türk çocuklarına yardım etmek düşer hoca gel sözleşmeyi imzalayalım “,  “Kök hücre kurduracak Yeditepe de labratuar “,   “Bu siz ne diyorsunuz sizden de düşünce alsınlar tabi ki  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Eeee şeyin  hocanın şeyi ney durumu ne bakış açısı ne meyili ne ablacım  " dediği  Neriman'nın  “İlim bana ait diyor yani benden ürün alacaklar diyor  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani ürün alacaklarda tamam da para kazanacak mı o  " dediği  Neriman'nın  “Para kazanacak  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Eee ablacım ben bunu o zaman eee şeye aktarım bi Ankara ya “ ,  “Ankara ya aktarım da eee bu konuyu ben  eee yani ivedilikle aktaracağım ve bi değerlendirme yapılsın hemen  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6797, 31.12.2007 günü  Atilla Ç… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Atilla’nın“Yav nerelerdesiniz gene yurtdışına mı kaçtınız ne yaptınız  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Valla komutanım yurtdışına gitmedik ama sınıra gittik geldik biz  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6798, 2.1.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Kemal 'in  “Kızılay dayım Teftiş Kurulu nda Hasan SİVRİKAYA nın yanındayım.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Öyle mi? “ ,  " dediği  Kemal 'in  “Demişler ki özel izin alalım özel izinle açtıralım arşivi senin adını da söylemiş o burda İsmet KAYPAZ diye birisi varmış.  " dediği  Durmuş Ali'nin   tasdiklediği Kemal 'in  “O da zannediyorum Özel Kuvvetler den emekli, bilmiyorum sizin ee bu Özel Kuvvetler in emeklisi var mı yok mu?  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Abi sence olur mu?  " dediği  Kemal 'in ” Olmaz. Emekli olmaz.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Özel Kuvvetler den emeklilik mi olur abi ya.  " dediği  Kemal 'in  “Hasan kardeşim demiş ki böyle böyle bu arşivi açacağız bu bilgilere ihtiyac var devlet bilgisi, ya kim istiyor felan demiş ki valla bilmem demiş yani Şifre Çözüldü nün yazarı Ali RIZAOĞLU Bey var, bu ermenilerle ilgili bu işleri besliyor belgeleri geliştirecek  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Valla bu soğuk soğuktan filan böyle artık yürümekten tabanlarımız şişti.  " dediği  Kemal 'in ”Sizin nasıl bir cephe.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Soğuktan perişan olduk ya .  " dediği  Kemal 'in “Devletimin devletimin bayrağı sahip olduğum bayrak müthiş dalgalanıyor.”,  “O kadar o kadar o kadar iyiyim ki, iki gün evvel birisi Abdülkadir e dedim ki yanıma geldi iki gün evvel.” , ” Şimdi beni iyi dinle şimdi beni iyi dinle Amerikan emperyalizminin siyonizmin emrindeki emperyalizmin emrinde girerek, ordaki Türklere soykırım yaptılar mı Kürdüm diyenler, yaptılar dedim. “ ,” Şimdi cezayı hakettiler mi dedim, ettiler dedim. Ceza görecekler mi, görecekler dedim.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ben bu eksi otuz derecede günlerce kalıyorsam bu Mehmetçik kalıyorsa.” ,” ŞÜPHESİZ BU MEMLEKETE İHANET EDEN ELBETTE O CEZASINI FAZLASIYLA DEĞİL AYNEN GÖRECEKTİR.  " dediği  Kemal 'in  “Canım benim benim kurban olurum” ,   “Tamam o ... ilgili aldığım emrin gereğini yapıyorum. “ , ” Başkomutanımın emrinin gereğini harfiyyen yerine getiriyorum. “ , “Tabi tabi tabi bu arzu ettiğimizin çok ötesinde şeyler olacak ve o işi ben sana başka bilgiler de vereceğim. Kazakistan da bulunmuş birileriyle tanıştım bu orda bi Amerikan Büyükelçiliği nin Kazakistan daki Müsteşarı bi ŞÖN den bahsetti bana adı bilmem ne ŞÖN o. Bu işleri tezgahlama kaç yıl öncesinden tezgahlamaya başladıklarını anlattı. Bir Özer diye bir kardeşimiz bana bir orman mühendisi.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Güzel çok güzel. Çünkü onları Fethullah grubu böyle şeylerine almaya çalışıyorlar, epey de almışlar da.  " dediği  Kemal 'in  “Biz de görevimizi yapmaya emrin gereğini yapmaya çalışıyoruz.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Abi bu ııı şeyle ııı Savcıyla bir diyalog kurma şansın var mı?  " dediği  Kemal 'in  “Bu Başsavcıyla mı? “,  “Bir daha bir daha deneyim o bizim hıyar ağası o dangalağa söyledim şimdi bunlar böyle dangalak bunlar.” , ”Bunların vatan sevgisi yok.  " dediği  Durmuş Ali'nin  ”Ya en sonunda diyeceğiz ki yani ulan seni hadi Vali yaptıracağız yani böyle mi diyelim ayıptır ya.” ,  “BU CANDANA O ŞEY GÖREVİNİ DE VERSENE ABİ O ARKADAŞIYLA BERABER İKİSİNİ III ŞU MERSİN DEKİ MEVZU VAR YA. “ ,  “Yapıp yapmamaları hiç önemli değil. Bunları biyere zorlayalım yani.  " dediği  Kemal 'in  “Anladım anladım zorlayalım.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Abi yarın bak ben sana şunu söyleyim yarın bunlar koşarak gelecekler ayağına kapanacak bu itoğlu itler.  " dediği  Kemal 'in  “Kardeşlerimi çok öpüyorum herkesi onların potinlerini öpüyorum. “ ,  “Biz de görevimizin gereğini biz de görevimizin gereğini yapmaya çalışıyoruz rahat yatıyoruz. Şimdi Ankara da artık kafası dik geziyorum. Sahipli devlet sahibiyim. “ , “Henüz henüz ben epeyce bir zaman sonra şeyden onu burda sorguladıktan sonra.”  ,  ” Kendisine bak o belgeler hala gelmedi bana, o belgeler kimin eline geçti o belgeler geçmemesi gerekenden bana bir MİT İT Teşkilatı ndan bi Cemalettin diye bir oğlanla adı bilmiyorum bana Cemalettin adıyla tanıştırdıklarının birisi o MİT ten bi oğlana verdi ...... Ben ona dedim ki bu belgeler henüz elime geçmedi dedim o belgeleri istiyorum dedim bekliyorum o belgeleri. Henüz o zamandan sonra henüz bir daha beni aramadı diğeri zaten arayamıyor aramaz.  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Arayamaz onların şeyini yazdım ben tezkeresini abi.  " dediği  Kemal 'in  “Mustafa KEMAL ebedi önder çok büyük acılar çekmişti. Belli ki bu işlere kalkışan herkes acı çekmeye talip olacak ne yapalım ben de kaderimi reddetmiyorum, reddetme hakkım da yok gücüm de yok, kaderime rıza gösteriyorum acı yaşamak da demek ki büyük işlerle uğraşan insanların kaderiymiş.  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Bugüne kadar hiç telaffuz etmediğim bişey eee bu böyle belki içimizde yara mı yaptı belki yani çok da rahat etmedi bizi ama biz bu yola baş koyduğumuzda ee önce en yakınımızdaki insanlar terketti bizi.  " dediği  Kemal 'in ” Yengem bana diyor ki Kemal daha altı sene dolmadan bu beş buçuk senede ne kadar çok ihanet gördün diyor o gün.  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Onurumuzu, haysiyetimizi, ailemizi, çocuklarımızı, karımızı, en sevdiklerimizi, canımızı herşeyi bi tarafa bırakıyoruz.  " dediği  Kemal 'in  “Yengen imtihan ediyor beni geçen gün dedi ki bu hadiseler bu malum kişilerin ihanetinden sonra dedi ki ee sohbet ederken Kemal dedi olaki dedim ki bunu konuşuyorduk bizim de bedelimiz var mı dedim ben bedelimin olmadığını bilmiyorum, olmadığını biliyorum dedim dedi yengen ki Kemal ola ki seni çocuklarınla dedi şey yaparlar dedi hatun vatan yemin olsun vatan.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “İmtihan ederler.  " dediği Kemal 'in  “Ederlerse de yemin olsun vatan dedim vatan. Devlet Türk milleti der.  " dediği Durmuş Ali'nin  ”şte onun için tek bi şeyimiz var bizim ee tek bi sözümüz var mevzubahis vatansa gerisi teferruat.  " dediği Kemal 'in ” Ve ben de artık Ankara da başı dik geziyorum. Artık geçmişte olduğu gibi sönük değil bi devletim var devlet sahibiyim artık devlet sahibiyim derken çok gerçek manadaki herşeyi ifade eder şekilde söylüyorum. Sayenizde.  " dediği görülmüştür. 

Tape No:6799, 2.1.08 günü Maruf Ş…ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin   “Yok yok olma olma daha dur memleketin ihtiyacı var sana  " dediği  Maruf’un  “Abi ne bileyim yani böyle bi birlikle olmayıpta böyle birlikte olursam zaten böyle bi birlik kazanır yani ... falan Türk Silahlı Kuvvetleri kazanır yani  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Silahlı kuvvetleri kazanacak ya  " dediği  Maruf’un” Valla güzel şeyler yapacaz ama işte dediğim gibi ya biraz bazen böyle yapılan faaliyetlerede mecburen katılmak zorundayız  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Valla yılbaşında bende şeydeydim işte senin eski yerindeydim o taraflarda  Hakkari Şemdinli filan  " dediği  Maruf’un ” Valla çokda özel bişey yaptık  o HASAN KUNDAKÇININ bahsettiği parçayı varya abi  " ,  “Şimdi 10 tane daha yaptırıyoruz oraya   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Valla çok güzel ya” ,  “Ya bunu başka şekle büründürelim ya Maruf”, ” Nebileyim daha böyle şeye o komuta heyetine taşıyalım bu olayı ve bu işin serisine geçsin ya  " dediği  Maruf’un ” Abi onu şöyle bi gelince ben sen sana hikayesini anlatayım abi onun “,  “Bugün Tugay Komutanıda o sizin o işi sordu ne oldu  falan diye  bugün yemekte çağırdı beni, dedim valla komutanım dedim işte bu hafta sonu falan bi görüşecem dedim” ,  ” Ya onunla ilgili bi şey yapalım dedi bian önce şu işe başlayalım falan gibi böyle bi  çıtlattı, bazı fikirler falan söyledik bizde ya başka olaylarla ilgili  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şimdi biz yarın biarada olacaz zaten arkadaşlarla” ,  “Takıldığımız bi kaç şey  var  " dediği  Maruf’un  “Yarın o  şey varsa yarın ben o arada gelmeye çalışayım abi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani o olayı çarpıcı hale getirmek için ve önümüzdeki haftayada biz bunu dört dörtlük hazırlayıpta Paşaya sunmayı  orda bunu tekrar bi görüşmeyi istiyoruz yani, Hüseyin Albayım sen Paşa  " dediği   Maruf’un “Şimdi ha şimdi şöyle bişey diyim ben  şimdi en azından o taslak halini varya hani siz tamamlanmadı dediniz  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Zaten senin olman lazım, öncesinde öncesinde mutlaka beraber konuşmamız lazım onu  " dediği  Maruf’un “Abi şimdi şöyle bişey var şimdi önümüzdeki hafta kışla içersinde bana ekstra bir görev yani ekstra derken bi görev verildi tamam mı önümüzdeki hafta için çok yoğun olacam ben “,  “Onun için şu Cuma günü enazından o taslağı almış olursam tamam mı  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6794, 5.1.08 günü Mehmet K… ile yaptığı telefon görüşmesinde;  Durmuş Ali'nin   “Geldi mi malzemeler  " dediği  Mehmet'in : “Onlar geldi birazdan gidip alacam “,  “Valla çok şükür bu biz İbrahimle konuştuk da bizim Urfa Kızılay için “ , :” Şimdi bizim orda arkadaşımız var ... güvendiğimiz kendisi avukaüır,Üniversite mezunu kendisi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Avukat kendisi demi  " dediği  Mehmet'in  “Yok avukat değil avukat kardeşi Osmandır ... inşaat teknikeri “,  “Evet tamam burda bizim Kızılayın olması büyük avantajdır bizim içinkendisi şartlar uyuyo şey olarak  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ya orda yok yani demi  " dediği  Mehmet'in  “Tabi tabi elimiz orda güçlenir yani “ , : “Ha bide kitapları şeye götürecem bizim genel sekretere   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Nerenin genel sekreteri bu “ ,  “Ha Vali muvani  " dediği   “Ha Adanalı sağlam   " dediği  görülmüştür.

Tape No:6801, 5.1.08 günü Sinan ile yaptığı telefon görüşmesinde; Sinan “Komutanım buyur  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şimdi o hani bi görüşütüğümüz konu vardı ya  " dediği  Sinan“Evet komutanım doğrudur  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Onunla ilgili herhangi bir şey yapmadan önce pazartesi günü mutlaka görüşelim  " dediği  Sinan” Peki komutanım oldu  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6802, 5.1.08 günü İbrahim ÖZCAN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin   “O malzemeleri”,  “He o bişeyden bahseüi bu Kızılayla ilgili” ,  “Seninlede konusmuş galiba” ,  “Dedim ben İbrahimden öğrenirim detayları  " dediği  İbrahim'in  “Tamam şimdi bak Erzurumdaki vatandaşlar konuştular diyalog a geç ara” , ” He ara bana haber eüiler ara” ,  “Ara tamam hepsiyle konuşmuş bide şey söylicem bugün bu Özalla ilgili Çekmece  de o tarafta Silivride oturan adam var dedim ya Hoca” ,  “He ne zaman istersen Silivriden geçelim istersen onu bi görüşelim he  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” O arada Mehmet şey yapmış olur onlarıda  vermiş olur onunlada görüşürüz” , ” O şeyleri afişleri filan  " dediği  İbrahim'in  “Vermiş mi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yok verecek ya pazartesi günü  " dediği  İbrahim'in  “Asayiş emniyet müdürlüğü vercek ben Mehmet e kime vereceğini söyledim Asayiş emniyet müdürlüğü “, “İl Jandarma alayı, başyardımcısı” ,  “Vali yardımcısı hakim” , :” Bunlara verilecek bide Alfetiye göndericek alfetideki binbaşıya gönderecek  " dediği  Durmuş Ali'nin  : “Sende Muratlan bi görüş  " dediği İbrahim'in   “Zaten görüştürmüş o Mehmet dedi ki  ben dedi Hasan paşaylada görüştürdüm onu dedi”,  “Ya rahat konuş çocuk tabi rahat konuş Kundakçıyla  görüştüm demin iyi dedi iyi yapmışsın aferin” ,  “İyi yapmışın albayıda alıp gelicem dedi ... tamam iyi yapmışsın  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Bu kızılay meselesi o çocuğu tanıyormusun sen kim o  " dediği  İbrahim'in  “Tamam sen ara abicim görüşün zaten  bi geçeriz biz bugüne geçicez o tarafa  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6803, 5.1.08 günü Cengaver ile yaptığı telefon görüşmesinde; Cengaver’in “Bi gör abi istersen orayı harika oldu bide hani dün bi asker demiştim ya abi” ,  “Arayıp arayıp duruyorlar sonuç istiyorlar  " dediği  Durmuş Ali'nin  “ Oğlum sonuç istiyorlardı ya söyledim ben tamam mı ama şey yapmasın ha yani kimseye orda ben şöyle olucam burda kalıcam filan demesin  " dediği  görülmüştür. 

Tape  No: 6804, 6.1.08 günü Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman'nın “Biz sıcak yataklarda sizler nerelerde ablası ya  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Estağfurullah ablam estağfurullah ya, siz sıcakta yatasınız diye üşüyoruz  " dediği  Neriman'nın “Çelebi Komutan vardı onu bıraktık Emre için yarın Disiplin Kuruluna çıkacak ona bi hazırlık yaptık şöyle savunsun diye inşallah yarın öyle savunacak kendini”,   “Geçenki olaydan dolayı savunacak Durmuş Ali'nin  ” Yani ney ne onun problemi ne yani hesaplaşamadığı ne var onun  " dediği  Neriman'nın  “Atılmak için yani burdan burası sana göre biyer değil burdan git deniyomuş, 4.sınıftaki Harbiyeliye yani tabi ne kadarı doğru nasıl oluyo gençler birazda abartıyo” ,  “Eyvallah ama Kemal Kemal amcası onunla konuştu sözlerini aldı herşeylerini devam edecek yani devam bırakmak yok devam  " dediği   Durmuş Ali'nin   “Yani o kendini herhalde vazgeçilmez Bursa kumaşı filan sandı yani  " dediği  Neriman'nın “Onu bıraktık Çelebiyi ordan Nuriye hayırdır inşallah dedik Nuriyenin bugün başına taş düşmüşte”,   “Bi bi görüşelim falan dedi Kemal abisine” , ” Bizde neyse gittik işte 6 da orda 8 e kadar 9 a kadar durduk abin onu biraz fırçaladı” ,  “Biraz böyle sağlı sollu, işte özür dilerim abi falan filan dedi , hayırdır ne Nuriye safmı değiştirdin dedi Milli Gençlik Vakfıyla birlikte olman için yurtdışınada gidebilirsin falan dedi yani Türkiyeye sığmadıysanız eğer, işte abi şöyledir böyle, öylesi böylesi yok falan filan neyse bu sefer açıklamak zorunda kaldı  ordaki hadiseleri , biraz onu yedik yani karşılıklı” ,  “ Dedikki sen bilirsin yani bilgilenmek istiyosan kendini geliştirmek ve milletine faydalı olmak istiyosan bilgilerimize ihtiyacın var yani bunlardan faydalan bu bilgiden bu güzel ilimden faydalan kendini geliştir ki geleceğiniz güzel olsun sizin yapacaklarınızda var tabiki elbetteki milletinize karşı neyse, bu biraz tabi suratını falan astı üzüldü biraz abi özür dilerim falan dedi , ondan sonra işte Necip HABLEMİTOĞLUndan falan filan açıldı Şengül hanıma programa çağırdığından  abinde dediki layıkiyle  program yapabildinmi zannetmiyorum yapabildiğini falan dedi onunla ilgili kitapları okudunmu onun hakkındaki Şengül hanıma sorular hazırlayasın ve millet bunu orda mort etsin Şengül hanımı abi sana söyleyebileceği cevapları varmıydı acaba bizim hazırlayacağımız sorulara falan dedi  yok  abi bilmiyorum dedi ne sorsaydım işte falan filan , e tabi dedi danışmazsınız bilgilenmezsiniz okumazsınız araştırmazsınız sormazsınız ondan sonra çıkarsınız oralara artok ... milletide aptal zannedersiniz sizi dinleyenleri dedi biraz üzüldü tabi abi özür dilerim işte vakit ayıracam işte dinlemeye ve okumaya falan filan dedi  böyle kalktık geldik  ablası “ ,   “Sadece abisine dediki işte ben madem bu işi beceremiyorum ayrılayım mı abi dedi, iyide sen kendine iş buldunmu  ki dedi bi çocuğun var yani sorumlulukların var ne demekki ayrılayım yani başka biyerde iş buldunmuki ayrılasın falan dedi” ,   “İnsanlar bulundukları mevkileri tutarlar ordan savaşırlar dedi abiside ona ,tamam abi falan filan dedi ee dedimki Nuriye bi işe yani bu Esammı dedi ablası Esam ne dedi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “ASAM  " dediği  Neriman'nın  “ASAM mı yok bide bu TV 5 cilerin şu Temel KARAMOLLAOĞULLARInın falan işte oraya gitmiş ya Milli Gençlik Vakfında bi konuşma yapmış bu  " dediği  Durmuş Ali'nin  tasditmediği Neriman'nın  “Orda bunu orda yemişler bunu tabi ablası “ ,  “Zor durumda kalmış abiside çok sinirlendi onun ardından ben bikaç bişey söyledim, insan dedim abisi dediki insan hazırlıksız biyere gitmez onların hepsi hazır insanlar yıllardır bu iş için çalışıyolar ona hazırlanıyolar e sen nasıl hazırlanmadan gidersinde yenilirsin dedim bende insan yenileceği yere gidermi dedim yani biz gideceğimiz yerlerde mutlak galip gelmeliyiz  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Kesinlikle Çünkü çünkü farkında değil şimdi  aynı şekilde Hablemitoğlu konusundada aynısı yaptı bu şuan Nuriyenin  o içinde bulunduğu ortam varya  " ,  “İşte o gruplar aynısını yaptı onu bir kahraman gibi yaptılar şişirdiler bigüzel balon gibi sonra öldürdüler   " dediği  Neriman'nın  “Abin ona dediki eğer talep senden gelmezse  biz senin için bişey yapamayız dedi Nuriye , bilgilenmek öğrenmek dinlemek senden gelmezse bu talep biz sana bişey yapamayız yani biz sana zorla hiçbişey dikta ettiremeyiz bişeyde üretemeyiz yani , sen alırsan alan insan olursan sen kazanırsın millet kazanır ama zaman harcamaz almazsan dersenki ben bu çok ağır bi yük ben bu kadar şeyi kaldıramam sen bilirsin dedi yani  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ablacım Nuriyeyi laylaylom arasında eğitmek gerekiyo  " dediği  Neriman'nın “Ablası ya laylaylomla devlet meseleleride millet meseleleri laylaylomla  nasıl ...olacak “,   “Eyvalah, o zaman yazık olmazmı bu tarafta binler yüzlerce çocuk var ve Kemal abini dinlemek için sırada bekliyolar bir dakika bırakmıyolarki o Harbiyeli çocuklar yani yeni çocuklar “,   “Eksi 60 derecemi” ,  “Sergi, Komutanımızı yolladınız inşallah sağ salim bu tarafa “ ,   “Gözbebeğimiz herşeyimiz o , Bankayla  ilgili bi rapor hazırladım 10 sayfaya yakın” ,  “Savunma Sanayi kuruluşlarımızın Amerikan şirketlerine nasıl ihbar edildiğini yazdım “ ,  “Belgeli  hangi kurumlar vasıtasıyla kimler vasıtasıyla yapıyolar bu işi hazır hemen hemen, eklememi istediğin başka bişey varmı o konuya ait” ,  “Dediki Neriman hanım bana müsade et be derleme şey yapayım bi toparlama yapayım dedi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tamam yani onu biz herhangi biyerde kullanmayacaz yani Kamuya açık herhangi biyerde kullanmayacaz”  " dediği  Neriman'nın  “Bundan sonra Türk Subaylarının başına öyle bir şeyler gelmesin diye dün bitmesi gerekenleri bitirin ne olur  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6795, 8.1.08 günü Mehmet K… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Mehmet'in ” He ben aradım sonra İbrahimle görüştüm sana ulaşamayınca çok aradım bugün giüim “, ” Müdüre giüik, Binbaşıyla beraber” ,  “Gitdık çok sevindi Emniyet Müdürüne gittim “,  “Onlarada selamlarını ileüim kendisi baya bir ilgilendi  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Şeyle görüştün mü Vali yardımcısıyla  " dediği  Mehmet'in ” Yanımızda bir ... 1-2 Hakim felan Başsavcı var duruma göre, Başsavcıya onlara gideceğim  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tamam nasıl ilgilendiler demi şeyler arkadaşları  " dediği  Mehmet'in  “Bunun yazarları asker dedi, Evet dedim asker polistir ne fark eder  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Kızılayla ilgili haber verecekler Memet bana “ ,  “İyi diyosun maddi olarak  " dediği  Mehmet'in “Tabi tabi maddi olarak iyi, ... kardeş gibiyiz yani  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Kasinlikle abicim o Binbaşıyla mı giüiniz siz  " dediği  Mehmet'in ” Tabi biz barabar giüik, Binbaşı resmi geldi yani bilinçli olarak  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Çok güzel çok iyi yapmışsınız ya, çok iyi yapmışsınız şeyi de ben yarin arayacam Vali yardımcısını  " dediği  görülmüştür.

Tape No:6805, 9.1.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Kemal 'in  He birilerini buldu onlar şimdi toplanacaklar beni çağıracaklar onları devlete devletede müteşekkir olduklarını söylediler”,  Onlarda bu bilgileri Doğu Türkistana kendi yollarıyla ulaştıracaklar “,  Mani olacak  " dediği  Durmuş Ali'nin  “ Güzel abi bu doğu Türkistanın istanbuldaki dernekleri falan Fethullaha kismen kaymış durumdalar  " dediği  Kemal 'in  “Tabi devletimiz devletimiz bir hayat bulunca yorgunluklarımızdan yorgunlarıklarımız ağırlıklar üzerimizden biraz gitti bizde belimizi doğrultma fırsatı bulduk “ , “ Bu silkinme adında bunları yaşıyoruz dirildiğimizde eh ondan sonrasını düşün yani şok şükür o yol açıldı nasıl olsa “ ,  ” İnşallah... inşallah askerliğimiz bitmez ölünceye kadar askerizde...  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ya bırak teskereden vazgeçtik diyorum ben bi yol izni versinlerde Ankara ya gidelim yani” ,  “Düşmanın tek hedefi olan subaylarımız ordu ve milletin bağımsızlığını sonsuza kadar muhafaza edecek  " dediği  görülmüştür.

Tape No:6806, 9.1.08 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU ve Hatice BAHTİYAR’ın İsmet ile yaptığı telefon görüşmesinde; Hatice’nin  "  Evet şey Türk Dil kurumuna göre şey yapıyoruz abicim düzeltiyoruz boşuna editörlük yapmıyoruz burada” , ” Tamam abi niye çekineyim, bide şey şu  şeylerden bir haber varmı Kartlardan birşey yapabilecenmi kartlara " dediği  , ismetin “ Sizin karlar vallahi aradık hiç yanaşmıyor yani şey Hasan Albay varya yeni adam, verdik işte beni aşar bu işler falan filan diyor, o yüzdende bende çekmedim yani size “ " dediği  , Hatice'nin  "  Ha anladım ne olması gerekiyo şimdi söyle bana”,” Bi paşanın mı şey olması lazım” " dediği  , ismetin “ O belgeleri doldurması lazım belgeyi imzalaması lazım " dediği  , Hatice'nin  "  Ha o belgelerde bana lazımki bi paşaya göndereyim imzalasın sen o belgeleri doldur bana gönder İsmet abi o zaman”, “ Tamam geldiğinde getir burda doldururuz bende bi paşa ayarlayım  " dediği  ismetin “ Tamam konuşuruz kime gönderecen olurmu olmazmı öyle her paşada olmuyor yani” " dediği  Hatice'nin  "  Niye Tümgeneral felan olmaz mı “ dediği  İsmetin” olur,yok emekliyse emekliyse olmaz,”, “ Çalışan paşa lazım Tuğgenarel lazım Mustafa paşaya gideriz ne yapalım “ " dediği  Hatice'nin  " Mustafa paşa CANATAN Paşamı “, “  Yav sana nazımız geçiyo sayın paşam sen halledersin canım paşam “ , " , “ Yaz asker ve vatan” " dediği  ismetin “ Nolmuş asker ve vatan ” " dediği  , Hatice'nin  "  Onunla ilgili bir yazı istiyoruz, senin ismin olmayacak ama Ali beye lazım şöyle okkalı bir yazı” , ” Yav sürpriz  sürpriz görürsün sen güzel bir şey yaz genel anlamda Türkiye ile ilgili,Türkiye gündemiyle ilgili,Türkiye gündemiyle ilgili işte askeri dinsiz imansız gösteriyorlar bilmem ne askerle vatanın bütünleşmesi bütünlüğünü anlatır bir yazı,tamam mı " dediği  ismetin ise “ Tamam yazarız ne zaman istiyorsun " dediği  Hatice'nin  "  Hemen istiyorum bir kaç güne kadar,  1 hafta süren var,  Önsöz Asker ve vatan şey varya İlhan Albayın kitabı varya ona önsöz olacak”, “  Biliyorum İsmet abi yazacağını en güzel yani senin yazacağına inandığımız için valla o görevi sana verdik abicim kutsal bir görev bu biliyosun onun için yani " dediği  ismetin “  Hem diyorsunuz para yok tırmanıyoruz, diyorsunuz hemde böyle işler yapıyorsunuz ben anlamıyorum nerden geliyor bu” ,  O setide komtana gösterdi şimdi diyo onada o zaman söyledik dedik bundan işte kütüphaneler için gelecek dedik, adam şimdi bekliyor ne gün verecem ben adama  " dediği  , Hatice'nin  "  Tamam ayarlayacam İsmet abi tamam mı bakıcam yani " dediği  Durmuş Ali'nin  “ Geldiğinde söylerim “, “ Söylim söylim, söylim KARADAYI Paşa “ " dediği  ismetin “  Ha tamam, tamam yani derecesini biliyim de onu ağırlığına göre yazayım " dediği  

Tape No:6808, 9.1.08 günü Sinan ile yaptığı telefon görüşmesinde; Sinanın”Sende benim bir emanetim vardı onuda gerekli olan yere  söyledim tamam mı!”,  “Bunula ilgili inşallan yarın onuda birlikte getiririm ...  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Bi şeyin bilgisini vereyim sana  şimdi  o hani o günkü konuştuğumuz şey var ya ee Alet onunla  ilgili salı günü buraya gelecekler vatandaşlar”, “Salı günü biz bir toplantı yapıcaz” ,  “O güne kadar da yarın geldiğinde detayını konuşuruz heralde  o güne kadar da” , “O şeyler gelmiş olur numuneleride  " dediği  Sinanın “Tamam komutanım  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6809, 9.1.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  ” İşte en yakınında biziz Ercüment in ne halt ettiğinden haberimiz yok yani Ercüment böylesine detaylı bir adam  " dediği  Kemal 'in ” Ya şu şu büyük işler bitsinde şu büyük iş Ercüment e baskın yapacaz seninle” , “Canım benim canım benim şu şeyler bitsin bu büyük işler bitsin “ , “Siz büyük işler yapıyorsunuz canım benim sizin şu büyük işleriniz bu milletin büyük işlerinizi bitirin seninle Trabzonda baskın yapacaz” , ” Tamam mı esas devleti var diyoruz Türkiye Cumhuriyeti devleti esas devleti  var tamam  yok yok istikamet  iyi

Tape No:6811, 10.1.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin   “Sonra dediki  Tarık dedi yazıyı okudu” ,  “Şey demiş ya burda aslında herşey yatıyor  açık net ortada şimdi ee benim elimdeki  şeyleride bilgileride versem ona   " dediği  Kemal 'in  “Yasak”  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Dedim ki e valla bir dosya hazırlıyorum ben Eşrefpaşayla ilgili   " dediği  Kemal 'in  “Onu kitap Eşrefpaşayı kitap yapacaz Eşrefpaşa nın şahsında diğer kahramanaları kitap haline dönüştürmemiz lazım  bu millet bilmeli

Tape No:6812, günü 10.1.08 günü Kemal AYDIN- Hasan (Kızılayda müfettiş) ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  ” O şeyin değiştirilme durumu var mı o Kızılay başkanının o Urfadaki temsilcinin filan  " dediği  hasanın ” Abi değiştirilme durumu hep gündemde onunda 2003 yılından beri  ... Müfettişken başladı bu durum hala daha devam ediyor ama mümkün abi mümkün” , ” İlk fırsatta operasyon” ,  ” Yapmak yapmakta fayda var abi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “...  ben orayla ilgili daha detaylı bilgide iletirim size  " dediği  hasanın  “Abi çok teşekkür ediyorum sağolun hassasiyetinizden dolayı  " dediği   Durmuş Ali'nin   “Bi arzunuz isteğiniz var mı  " dediği  hasanın  “Kızılay teftiş kurulu olarak sizi çok seviyoruz bilginiz olsun  " dediği  Kemal 'in  “Oralar çok hassas yerler oralarda bulunacak  " dediği  Durmuş Ali'nin  “İşte bizde bizde onun için orala böyle herşey gözümüz üstünde oralarında” ,   “Orlar bu  şeyler filan yahudiler çok aktif durumdalar orda  " dediği  Kemal 'in ” Ne kadar benim devletimin en ince teferruatına kadar herşeyle ilgileniyor ya bu devletime böyle bir devlete sahip olduğum için Allahıma bir şükürler olsun Mustafa Kemal in mezar taşlarını öpüyorum öyle bi  devlet kurdu bize öyle bir devlet bıraktı ki benim devletim doğu Türkistan ından Urfasındanki bilmem en ücra köşesine e kadar herşeyle ilgileniyor haberdar bizede görev düşüyorsa devletimiz emrediyorsa o görevlerin gereğini yapmaya çalışıyoruz” ,  “Çok şükür canım benim sizin devletin neden haberi yok ki ondan olmasın devletin Kemal den bile devletimin haberi olduktan sonra herkesten haberi olur  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şimdi  orası Urfayla ilgili eğer bir şey olursa yani ekonomik olarak hali vakti yerinde olan aklı çok zengin olan bi ordan önereceğimiz bir arakadaşımız var” ,” Yani bizim arakadaşlardan biridir” ,  ”Ben buraya ilgili şimdi  bilgi toplattırıyorum detaylı  " dediği  Kemal 'in ” Şimde Emreye sorgulama şeyinde sorgulamasında Emre israrla ben Emreye şunu yazdırdım ona sana kardeşim şeyini gönderecek ben harbiye yemini yaptım ve Mustafa Kemal e asker olmaya söz verdim “ ,  “Bu eylemle bin defa karşılarşırsam bin defa aynı davranışı gösteririm” , ” Mustafa Kemal e sözün gereğidir bir subay ona demiş ki sen kabadayımısın demişki ... o  dönmüş ona tekrarlamış ben harbiye yemini  ettim ben Mustafa Kemal e asker olmaya söz verdim sözümün gereğini yaptım  yine karışlaşırsam yüz defa karşılarşırsam yüz defa yaparım” ,  “Dedim şimdi Çelebi dün geldi komutanım yanıma izin  ona mükafat iznide veriyorlar heralde başarılı olunca çıkıyor”  " ,  “Dedim ki ben ona harbiyede sen kabadayımısın sorusunun sorulacağına şey yapmıyordum ama üst kurulda kimlere o zaman 1919 mayıs 1919 şartlarında ya istiklal  ölüm diyen edebi öndere biriler acaba sende kabadayımısın diye  söylemiş olabilirler  mi  diye aklıma geliyor şimdi Emre yle konuşacam sohbet edecem yine şimdi aklıllı çocuk söylediklerimin gereğini yaptı yapıyor müthişte bir çocuk Ali amcası olmaya aday çocuklardan biri “   " dediği  Durmuş Ali'nin  bu sözleri tasdik ettiği ve  “  ” Emre nin  Emre nin biraz fazla şeyi var onu  baya bir sert yontmak gerekiyor Kemal abi  " dediği  Kemal 'in  “Emirlerini bekliyorum  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6813, 10.1.08 günü İbrahim ÖZCAN ile yaptığı telefon görüşmesinde; İbrahim’in  “Erzurum u ara abi “,  “Erzurum da kini aradın mı  " dediği görülmüştür. 

Tape No:6815, 11.1.08 günü Sinan ile yaptığı telefon görüşmesinde; Sinan:” Abi emaneti aldın mı  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Geldi geldi aldım kardeşim teşekkür ederim  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6816, 12.01.08 günü Atilla Ç…ile yaptığı telefon görüşmesinde; Atilla’nın “O ne yaptın açabildin mi şeyi sana verdiğin CD yi  " dediği Durmuş Ali'nin  “Komutanım açtım açtım onu  " dediği  Atilla’nın “He peki onu şeye koyucakmısınızo video bölümüne  " dediği   Durmuş Ali'nin   “Koyucaz komutanım koyucaz  " dediği  Atilla’nın “Bu Baskın Oran nerde yapmış bu konuşmayı  " dediği  Durmuş Ali'nin   “E komutanım öyle bir açıklama yapmış namussuz şerefsiz  " dediği  Atilla’nın” O… çocuğu bu ya nerde yapmış acaba  o nemli ya haberiniz varmı peki nerde yaptığından  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Komutanım bunu şeyle konumuş bu Altanlarla konuşmuş Ahmet Altanlar la  " dediği  Atilla’nın“O kanala  aslında bi şey yapmak lazım bombardıman yapmak lazım hangi kanalsa heralde CNN falan mıdır neresidir”,  “Ben şimdi ona bir yorum gönderdim savcılarıda göreve davet eden bir yorum o bilmiyorum ne çıkar ne olur ama o o… çocuğu hakkında aslında suç duyurusunda bulunmak lazım “ ,  “Yani o Kemal KİRENÇSİZ kadar olamıyoruz ha söyliyim herif başbakanı bile 3 kuruşa mahkum ettirdi yani ne olursa olsun  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ama komutanım yani ettiriler onlar çünkü bizde şey dava açacak paramız yok yani  " dediği  Atilla’nın “Biliyorum bende işte yani bunuda mesela bu konuda baronun başında şey var biliyorsun Özbek var baro genel sekreteri o da işte böyle milliyetçi bilmem ne geçinen bi tiptir  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6881, 12.1.08 günü İbrahim ÖZCAN  ile yaptığı telefon görüşmesinde; İbrahim'in ” Öyle görünüyorsun senle Urfa dan geldiğimizden beri birşey konuştuk hiç senden bir ses gelmedi ben diğerleriyle konuştum baktım sigara operasyonları başlamış Muraüi 1 milyondu ya  ” ,  ” Hı şimdi operasyonları başlamış yine yüzbin karton ellibin karton beşyüzbin karton neymiş maddi geliri PKK ya kaynak sağlıyormuş biz söylerken bu i… bizi niye dinlemiyor ki ”, ” Ya ne demek yani şimdi bu a… kodumu i… biz anlaüık giüik gezdik gördük hepsini birşeyler dinledik hı birileriyle konuştuk bir kaç kişilerle konuştuk ”,  ” Sesin nereden geleceğine baktık şimdi sesler farklı yerden geliyor her ne yapıyorsa sen ne yapıyorsun ”  dediği  , Durmuş Ali'nin  ”  Sen boşver şimdi ses doğru yerden mi geliyor yanlış yerden mi geliyor onu söyle ”  dediği  , İbrahim'in  ”  Doğru yerden cevap gelmiyor gelmiyor”,  “ Ha birini denemek için bu muhabbeti konuştum o da bir noktada g… altında da bir güzel koltuk var biliyor musun “ , ”  Ona söyledim geldiğimde İstanbul dan sana da söyledim birkaç kişiyede söyledim ” ,  “ Hı neyse hiç ummadığım yerden cevap geldi neyse dedi ki bir gün sonra duyarsın dedi bazı şeyleri duyduk ama şimdi insanı üzen ne biliyor musun ? ” ,  ”  Bitmiş çok adam bitmiş grubun başındakilerin çoğu yavşak i… menfaat ve çıkarları için bu ülkeyi satan o… çocukları konumu ne olursa olsun bir dünya adam var öyle bir gün bir tanesi de oturuyorum böyle karşımda amcık beni de tanımıyor bir yerde de işte bir üst düzeyde oturuyor ben de ..... bu kadar garip işte bu işler bunun içinde bazı bağlantılarına da baktığın zaman bir yerlere kadar gidiyor .... ..... kadar gidiyor bunlar üzücü şeyler biliyor musun”,  ”  Ben üzülmüyorum bundan sonra kimseye acımak yok”  ,  ” Albayı niye tevkif eüiler albayı Jandarma albayını niye tevkif eüiler”  dediği  Durmuş Ali'nin   ” Ya İbo bu iktidarla edecekler hepsini yapacaklar bunlar ”  dediği  , İbrahim'in  “  İktidarla değil o i… bir dünya bilmem kim ha o iktidara da yakın adamlarla çok iyi biliyor musun onu da biliyor musun “,  ”  Dün akşam Tayyip ERDOĞAN bak yerini söylüyorum sana iyi dinle Tuzla Tuzla Aydınlı köyü gizlibahçe villa numarasını da söyleyeyim mi saat kaçta kimlerle olduğunu da dün ”,  ” Ali baba şimdi öyle çok o çok basit biliyor musun onu demek bence az az ..... kalıyor” , ”  Değiştirmiyor da bizim işte şimdi beni konuşturma öbür tarafına birşey değişmesi lazım herkes tavrını koyacak şeklini rengini belli edecek g… yiyeyim ayağı yok ikili politika yok dansöz politikası yok kıvrak politika yok ya varsın ya yoksun ”  dediği, Durmuş Ali'nin   ” Bunu bana mı söylüyorsun”  dediği, İbrahim’in “Yo ben sana söylemiyorum ben birçok adama söylüyorum seni ” dediği, Durmuş Ali'nin   ” Kaç kişi bulacağız böyle”   dediği, İbrahim’in  ” Fark etmez 4 kişi çok ”,  ” 4 kişi çok çok bak dediğim lafı iyi anla 4 kişi çok gerisini sen hesap et 4 kişi çok ”,  ”  Tayyip ERDOĞAN bu Terörle Mücadeleyi kapaüı biliyor musun haberin var mı Emniyet Terörle Mücadele fes haberin var mı senin var mı ”,  ” Bak ben dün akşam bu işin uzmanı 3-4 tane insanla oturuyordum bu işe 20 yılını vermiş insanlar örgüt işte örgütler üzerine çalışmış uzman insanlarla senin dün akşam ki yazını okuüurdum biliyor musun onlara ”,  ” Dayı diyorlar konuşmak yok bundan sonra icra gerisi yalan ”,  ” Sorgulayanda buraya geldi anlaüı bazı şeyleri anlaüı tabi bazı şeyleri anlaüı şimdi Tayyip ERDOĞAN dedi eğer Başbakan olduğu zaman en başta yok edeceği kurum bizdik dedi abi bizi yok eüi dedi Terörle Mücadele Terörle Mücadele Emniyet teşkilatı üçerisinde ki ben sana geçen gün birşey söyledim Emnietçilerin cep telefonu ile ilgili ”,  ” Senin bu ben bazen ben sana birşey söylüyorum da senin bir kulağından giriyor bir kulağından çıkıyor bana öyle geliyor artık ”,  dediği, Durmuş Ali'nin   ” Şimdi ben sana birşey söyleyim bir kulağımdan girip bir kulağımdan çıkıyor diyorsun da ne yapacaz abi o heriflerin”   dediği, İbrahim’in  ” Alıp gerekli yerlerle paylaşacaksın gerekli insanlar gerekli şekilde hareket edecek etmiyorsa birileri hareket eder birileri hareket eüiği zaman birilerini çok fena bağlar direk bağlar direk bağlar direk demek istediğimi iyi anlıyorsun direk bağlar aracı falan yok direk bağlar ” dediği, Durmuş Ali'nin  ” İbocum ne yapalım peki söyler misin bana ya ” dediği, İbrahim’in  ”  Konuşma devri biüi yazılar artık bundan sonra kağıüa hani bir laf varya laf havada yazı kağıüa bundan sonra da eylem zamanı icraat zamanı şimdi oydu buydu falanı filanı yok bu i… yol verildiği sürece her kim yol veriyorsa her kim ki bak kim ki her kim ki yani hangi konum da ” ,  dediği  , Durmuş Ali'nin   ”  Bir dakika birşey söyleyecem kardeş bir dakika birşey söyleyecem şimdi diyorsun ki bir kulağından giriyor bir kulağından çıkıyor bu adamlar dert yanıyor bunu fes edildi filan diye iki tanesi gelsin de bir anlatsın şunları ya icraat yapalım o zaman” dediği  , İbrahim'in  ” Neyi ne istiyorsun sen neyi anlatsın neyi anlatmak istediğini söyle ben anlaüırayım sana dinleüireyim  ” dediği  , Durmuş Ali'nin   ” Olup biteni şu bahseüiğin şeyi anlatsın abi nasıl fes eüiler onu anlatsında bir icraat yapalım o zaman ya ” dediği  , İbrahim'in : ” Emniyet teşkilatının terörle birimleri fes edildi bunu bil başbakanın emriyle yaz istersen ne kadar emniyetçi tanıyorsan sor İstanbul Vali Yardımcısına sor kime sorarsan sor hepsini asayişin muhabbetine bağladılar bunu özellikle bağladılar bu adamı terör de sorgulayan adamlar buradaydı sor bakayım ara o vali yardımcısını sor deki İstanbul da Terörle Mücadeleye bir tane sembolik ekip kaldı Terörle Mücadele ne iş yapar kaç tane ekibi var bir sorsana  ”,  ” Yaptı ne yaptı anasının a.. yaptı hiçbir b.. yaptığı yok ne yaptı ne terör polis teşkilatının Terörle Mücadele den İstanbul da sen kaç tane adam aldı vereyim sana bir kaç tane telefon terörün başından insanları vereyim sana konuşturayım ”,  ”  Adamlar karakolda nöbet tutuyor nöbet 20 yıl terörle mücadele işinde çalışan adamlar karakolda nöbet tutuyor şimdi 20 yaşında 30 yaşında gelen o körpe Feüullahçı anasının a… kodumu çocuğu mu terörle mücadelede iş yapacak ”,  ”  Dinletecem yemin ederim dinletecem şimdi herkes at koşturuyor muhabbeti değil Ali baba şimdi işin sonuçlarını görüyorsun işin filmlerini görüyorsun şimdi bu gelen zaten bakan o Abdülkadir AKSU dandaha sinsi bir o… çocuğu  ”,  ” Şimdi ama bir de birşey var biliyor musun kim kime nasıl güveniyor merak ediyorum”   dediği  ,Durmuş Ali'nin    ” Kimse kimseye güvenmiyor İbo fark etmiyor musun hala”   dediği  İbrahim'in  ” Fark etmiyor hı o zaman şimdi Emniyeüen Jandarmanın arasına muhabbet koymak istiyorlar”,  Hı aynen öyle sen o senin o yukarıdaki varya bodurun altındaki  ”,  ”  Hı bodurun altındakine de ki bir gün seninle toplantı ayarla biz bir konuşalım bazı şeyleri İstanbul a adam gibi adam 3-5 tane adam gelmesi lazım bazı işler konusunda ”,  ”  Vede bazı konuları bir konuşalım bakalım o ne yapacak ”,  ”  Ben pazartesi salı buna gidecem ha ” dediği  , Durmuş Ali'nin   ”  Nereye gidiyorsun ”  dediği  , İbrahim'in  ”  Samandraya ”, ”  Hı o albayın yanına ben daha gitmedim ona bir gitmedim o bende duruyor onlar”  dediği  , Durmuş Ali'nin  ” İyi bir git ya bir ziyaret et ” dediği  , İbrahim'in ” Gidicem ben birşeyleri bekliyorum bir yerden bir haber bekliyorum ona göre gidecem bir noktadan daha birşey gelecek ona göre gidecem her neyse ”,  ” Birşey demiyorum ama bu işlere birşey yap .... bak birşey demiyorum ”  dediği, Durmuş Ali'nin   ” Onlar telefonda değil ya yan yana geldiğimizde konuşuruz”  dediği, İbrahim’in  ” Yok yan yana geldik mi de o i… de duysun biliyor musun böylesi daha güzel bugün bana telefon ediyor abi albay falan filan her neyse anladın mı ” ,  ” Ben sana birşey söyleyim mi bak dediğim iş aynı herkes varya yemin ediyorum bak sana birşey söyleyim mi Allaha büyük konuşmayım da birilerinin hemde o ya o metal parlak yıldızı ya sarı yıldızlı birilerinin canı yanması lazım ki birileri birşeye hareket etsin başka türlü hareket olmuyor biliyor musun ”  dediği, Durmuş Ali'nin   ”  Ya İbo iyi de yani bu bizim şeyimiz değil yani “ dediği, İbrahim’in  Neyimiz değil ”  dediği, Durmuş Ali'nin   ” Problemimiz değil abi ”,  ”  O onların problemi ”, ” Onların problemi diyorum  ”,  dediği, İbrahim’in  ”  Onlar derken kim ” dediği, Durmuş Ali'nin   ” Ya abi kimi kastediyorsan onların problemi ya koyayım a… hepsinin ya ” dediği, İbrahim’in  ” Ülkenin problemi bizim problemimiz mi? ”  dediği, Durmuş Ali'nin   ” Ya ülkenin problemi tabi bizim problemimiz ”  dediği  İbrahim'in ” O zaman mesele yok öbür tarafa gelince geri vites yok”  dediği  , Durmuş Ali'nin   ” Geri vites yapacam İbo yani a… koyayım ben mi öldürecem adamları biri harekete girişsin diye manyak mısın nesin ya”  dediği  , İbrahim'in  ” Yok kimsenin öldürmesine gerek yok onlar aşive edilecek ”  dediği  , Durmuş Ali'nin   ”  Akıllı ol İbo ya ”  dediği  , İbrahim'in  ”  Aşive edilecek”  dediği  Durmuş Ali'nin   Abi banane a… koyayım onlar benim mi yetkimde benim mi şeyimde ya” dediği  , İbrahim'in  ” Sen istersen yaparsın”, dediği  Durmuş Ali'nin   ” Oldu ”  dediği  , İbrahim'in ” Sen istersen aşive edersin çürük elmalar ayrılsın hı ”  dediği  Durmuş Ali'nin   ”  İbo ” dediği  İbrahim'in ”  Çürük elmalar ayrılması lazım dimi doğru mu ”,  dediği  Durmuş Ali'nin  ” Ben mi ayıklayacam o çürük elmaları”  dediği  , İbrahim'in  Sen istesen ayıklarsın “ dediği  , Durmuş Ali'nin  ” Nasıl yapacam o işi ” dediği  “  dediği  , İbrahim'in ” Ne bileyim bak yaparsın sen yaparsın sen istesen yaparsın”  dediği  , Durmuş Ali'nin  ”  Ya iyi de nasıl yapacağımı bir söylesene”,  dediği  İbrahim'in  ” Ben nasıl yapacağını sana tarif etmeme gerek yok ki sen ustasın sen bilirsin nasıl yapacağını onu ben tarif edersem yanlış olur ” ,  ” Niye ne söylediğim yanlış” ,  ” Nasıl söylediğim yanlış ya çürük elmalar ayrılacak kanaat geldiğin zaman sen sistem içerisinde şimdi beni konuşturma şimdi ben kanaat geldim mi Ahmet efendi böyle Mehmet efendi böyle muhabbeti çürük elmayı ayıklamıyor musun ”, ” Evet oraya gelince evet de bu tarafa gelince niye hayır”  dediği  , Durmuş Ali'nin   ” Ne tarafa gelince lan ben mi öldürecem adamları manyak mısın sen” ,  dediği  , İbrahim'in  ” Gerek yok ki sen öbür türlü de elimine edersin sen öbür türlüde elimine edersin”  dediği  , Durmuş Ali'nin   ” A… kodumu telefonunu 50 kişi dinliyor zannedecek . ”  dediği, İbrahim’in  ” Dinlesin dinleyenin a… koyayım dinleyende bu ülkenin çocuğu s…. anasını dinlesin herkes dinlesin ”,  ”  Yarın birinin başına saksı düşse bizden bilirler”,  dediği, Durmuş Ali'nin   ” Zaten o yani g… kabak bağlı her delikten geçemiyoruz manyak mısın ya”,  ”  Başına iş gelen korkudan mı geliyor başına bir sürü kahpe dolu a… kodumu memleketinde”, ”  Ya iyi güzelde yeni anlamadım sen anladıysan eğer bunlar bu telefonda konuşulmaz İbo ”,  dediği, İbrahim’in ” Ben hepsini iyi biliyorum s… et ya işte işin en güzel tarafı da bu telefonla konuşan icraata geçecek”, ” Ondan sonra da kimin geleceğini bekleyecen gelen de gereğini yapacak Erzurum la konuştun mu sen”,  dediği  Durmuş Ali'nin   ” Yok konuşmadım ”  dediği, İbrahim’in  ” Konuş Erzurum la konuş birde o şeyle konuş o Murat a şey Murat a bir konuş ya Murat la”   dediği  Durmuş Ali'nin   ” Pazartesi günü ararım İbo pazartesi günü arayacam onu ” dediği  İbrahim'in  ” Ben senin bugün telefonunu bekledim mahsus aramadım bak cuma buluşacaktık cumartesi dedin cumartesi de baktım bekledim bekledim bekledim adam yok”   dediği, Durmuş Ali'nin   ”  İbo İbo İbo dardayım İbo dardayım dardayım” dediği, İbrahim’in  ” Hangi dardasın ”  dediği, Durmuş Ali'nin  : ”  Her türlü dardayım İbo ya ”  dediği, İbrahim’in  ”  Hepimiz dardayız ” dediği  Durmuş Ali'nin  : ” Darlanmış vaziyeüeyim a… koyayım ya ”  dediği  İbrahim'in  ”  Tamam tamam neye darlandın”  dediği  Durmuş Ali'nin ” Ya bir sürü şey var ya ” dediği, İbrahim’in  ” Bir sürü şey mişey falan yok yani bu işin başka lami cimi yok ”,  ”  Hı to be or not to be ” dediği  Durmuş Ali'nin  ”  Tamam pazartesi günü görüşürüz tamam mı? ”  dediği, İbrahim’in  ” Bak sana diyorum yine to be or not to be”   dediği  Durmuş Ali'nin   ” Tamam ” dediği, İbrahim’in  ” Olmak yada olmamak ya varsın ya yoksun”  dediği, Durmuş Ali'nin   ” Tamam İbom pazartesi görüşürüz” ,  dediği  İbrahim'in  ” Pazartesi şu şeyide çağırsana yarbayı ”,  ” Şeyi çağır şeyi Atilla yı Atilla yı ”,  dediği  Durmuş Ali'nin   ”  Tamam İbo çağırırız görüşürüz” dediği, İbrahim’in  ”  Yo sen çağıracağına emin değilim yani bana de ki çağırırım de ben o zaman senden bir ses duyayım”, ” Ama ben sana bir şey söylüyorum yine de diyorum bu iş başka türlü olmaz ”  dediği  görülmüştür.

Tape No:6817, 14.1.08 günü Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  “ Ya bir arkadaşımın annesi var şimdi bigün böyle şeyden dönmüşüz üstümüz başımız rezil vaziyette” , “Yani ayakta duracak halimiz yok nasılsınız filan dedi iyiyiz dedik işte teyzecim siz nasılsınız filan iyiyiz dedi yorgun görünüyorsunuz valla çok yorulduk filan ondan sonra döndü dedi ki aman aman olsun  dedi iş olsun da dedi yorgunluk nasıl olsa gider” ,  “Tabi kadın ne bilsin ne yaptığımızı yani” ,  “O zannediyor ki biz piyanistiz “,  “Ya yani her aldığı bize yüklediler ya olmaz artık yeter  " dediği  Neriman'nın  “Bu kadarda olmaz ki yani her işi yapıyorsunuz  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Yeter vallahi ya  " dediği  Neriman'nın ” Kardeşim bize iş kalmıyor canım ablası bankayla ilgili  hazırladığım o rapor hazır nasıl arzu edersen öyle yapayım  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Onu  şeyde postayla yollayabilirmisin elektronik postayla alayım  " dediği  Neriman'nın “Tabi ki biz salağız geri zekalıyız aynen öyleyiz  farkındaysan ablası devrim  kelimesini bile kullanmıyorum yazılarımda inkılap diyor ki devrim deyince insanlar bi tarafa çekmesinler diye” , ” Eyvallah inşallah uyanırlar yazarız ne demek emrin olur  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Uyanırlar uyanınca ablacım biz yapıcaz bunları” , ” Biz yapıcaz uyanıcaklar bunlar yani  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6818, 15.1.08 günü Mehmet K… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Mehmet'in ” Şimdi bizim Antepte ki arkadaşlar şimdi bunların ellerinde 70-80 kişilik bir genç grup var “,  ” 20-25 yaşlarında istediğimiz her türden sağlamlar ekip olarak şimdi bunların bir işe girişimde bulundular Barzani ile ilgili bir çalışma yaptılar “ , ” Yerde çalışma yaptıkları zaman biraz dedim ki bizde  güçlü durumda değiliz fazla işin üzerine gitmeyin dedim bunlar herhalde ... yani Barzani ile ilgili tabi bu işin içerisinde baya şeyler var Özel de var ... var falan.” ,  “Bir çok şeye iş yaptılar Antep, Mersin, İzmir, Kuzey Irak çalışmaları  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Çok güzel  " dediği  Mehmet'in  “He bazı bilgiler ve falancayı da verdikten sonra bunların elinde özel kuvvetlerde bir çocuk var doğuda çalışan bi çocuk 25 yaşlarında falan gerçi o zaman benim bağlantım onlarla yok sadece bunlarla vardı “ ,   “Bayramdan yirmi gün önce bu adam şey yapıyor bu adam o bağlantıları çıkartmak için Mersine geçiyor Mersine geçmiş  Mersin ... Adana Mersin arasında bunun bi elamanını alıyolar aynı gün bunu da alıyolar tabanca falan kafasına şey yapıyor ... özel kuvvetlerde “,  ” He Kafasına göre diyorlarki bu yoldan çekil diyorlar ... aradan yirmi gün geçiyor bayramdan önce iki gün öncesine “ ,  ” Bu tekrar çalışmalara devam ediyor devam ettikçe bunun bir elamanını bu Adana ya yoluna bilgi almaya gidiyor bu bi adam elemanı vuruyorlar.  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Ölmüş mü çocuk?  " dediği  Mehmet'in  “Tabi tabi çocuk ölmüş bunun elamanını öldürüyolar öldürdükten sonra bu cenazeye katılıyor bakıyorki onlar cenazeye katılmışlar tabi ölen elamanın babası da emekli savcı “ ,  ” Şimdi bu durumda bizim o çocuk bundan sonra bunu öldürmek için doktor kıyafeti falan filan bunun evine gider bunu öldürmek için ben bunu Antep te çıkarttım kendisine  " dediği  Durmuş Ali'nin  ”İyi yapmışsın  " dediği  Mehmet'in  “He şimdi Antepten çıkarınca şu an tabi adam kaç gün dayanır bir onbeş gün dayanır yirmi gün dayanır fazla dayanabilecek gücü yok bunun şuan Antep e gitmiyo ama gittiği günde vurulacağı kesin şimdi bundan ne yapabilirim dayısı çok büyük çok büyük işlere girişimde bulundular bunlar   " dediği  Durmuş Ali'nin   “E peki şimdi ellerindeki o şeyleri ne yaptılar bilgileri dosyaları  " dediği  Mehmet'in  “Tüm tüm bilgiyi tüm bilgileri istediğin zaman size fakslatabilirim  " dediği  Mehmet'in  “Onları yarın yollattırsana  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ee şimdi bu arkadaş Antep in dışında değil mi?  " dediği  Mehmet'in ” Tabi doğru kendisi Antep in dışında şu anda “,  ” Telefon falan dahi taşımıyor kendisi  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Taşımasın”,   “Şimdi peki güvenli bir yerde mi?  " dediği  Mehmet'in  “Tabi şu anda güvenli yerde  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Ondan sonra ne gerekiyorsa girişimde bulunuruz Mehmet  " dediği  Mehmet'in ” Tamam oldu o zaman ben o şeyi talimatı veriyorum.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ha bu şeyle ilgili ne yaptın bu çalışma yapıyosun değil mi?  " dediği  Mehmet'in  “Onu yapıyorum bende şuan onu yarın gönderiyorum onu da yarın fakslarım ben onu yarın fakslarım faks yanımda olsa şu anda bende hazır onlar” ,   “Onla ilgili bugün müdüre de uğradım dedim bir hazırlık yap dedim Mümtaza uğradım  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Ha İyi demişsin o iyi hazırlansın bak ben onunla ilgili yani çok iyi bir refarans verdim” ,   “Ya en tepedeki adama Genel Müdüre verdim o referansı. “,   “He Urfa dalar inceleme yapıyolar şimdi yakında da operasyon yapacaklar yani  " dediği  Mehmet'in “... Bekliyoruz da şimdi bu  benim bu Antep te dediğim iş çok büyük Barzani eylemine dayanıyor  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6819, 16.1.08 günü Kenan T… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Kenan’ın” Sıkınca iki tane kimyasal birbirine karışıyor”, “ Buz torbası oluyor askeriyenin kullandığı bişey” , “ Çok zorlamışlar askeriye bundan verelim hatta  400 bin tane istek vardı jandarmada” , “ İhale şartları uymadığı için buna beceremediler  " dediği  Durmuş Ali'nin  “ Evet o numunelerden alırsan şimdi ee  onlar  bilmesin ama sen bil “, “ Bu haftasonuna bu konulala ilgili yani malzeme konusuyla ilgili bir toplantı var “ , “ Bunlar elimde olursa hemen müdahale etmiş oluruz  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6820, 16.1.08 günü Kenan T… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  “ Ne  kadar sürede ne üretebiliyorlar o  detaylara filanda yer verirlerse”, “ Çünkü benim elemanlarada bunlardan gidiyor  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6821, 17.1.08 günü Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman’nın   “ dün Abdülkadir birini getirdi yaklaşık 5 saat falan onunla Diyarbakır dan dan konuştu baya bi ortalık sarsıldı tabi insanların haberi yokmuş bisürü bişeyden Dengir Fırat Abdülkadire ısrarla seninle görüşelim falan filan onunla ilgili abinden bilgiler aldı abi kiminle konuşayım ne konuşayım ben bu adamlarla üzerimden gitmiyorlar sürekli sıkıştırıyorlar saflarına çekmek için falan diye onlarla meşguldu dün sabahta konuştuk iyiydi görevini yapıyor ablası hepimiz görevimizi yapıyoruz canım benim” ,  “Yani konuşamıyorlar diyor abla böyle şerefsiz bu millet diyor dün akşam sana rapor ilettiler mi bizim kız ART deki kız Nuriye kızımız programında Nedim Macit ile ilgili program da toplumsal haberle ilgili birşeyler söyleyecekti  " dediği Durmuş Ali'nin   “Abla iletmediler  " dediği Neriman’nın  “O şeylerini dışarda bıraktırmışlar bunların kayıt cihazlarını  " dediği Durmuş Ali'nin   “Görüntü aldırttırmamışlar galiba  " dediği Neriman’nın ” Evet aldırtmamışlar yalnız aynı toplantıyı Cuma günü yarın Berlin de yapıyorlar benim Berlin de bir arkadaşım var onu aradım o da üst düzey bir çocuk Türk Hava Yollarının genel bayii Acentası “ ,  ” Ali de bütün tedbirlerini aldı ordakini de o izleyecek dedi Neriman bende burdakileri tercüme eder hemen sana geçerim “  " dediği Durmuş Ali'nin   “Çok iyi abla ya  " dediği  Neriman'nın ” Bak işte senden habersiz böyle şeyler yapıyoruz işte  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yok yok herkeste biraz lakayitlik var ablam   " dediği  Neriman'nın  “Ama devleti kaybediyoruz devletimizi vatanımızı kaybediyoruz öyle laçkalık olmaz ki yani” ,  “Hepinizin potinlerinden öpüyoruz potinleri atmayın getirin sergi yapacaz  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6823, 22.1.08 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Uğur arasındaki telefon görüşmesinde: Uğur’un” Bide ne oldu abi ortalık birbirine girdi Veli Küçük meli küçük falan hepsini götürmüşler ya  " dediği Durmuş Ali'nin  ” Evet evet evet abicim ya kendileri yazıp kendileri oynuyorlar işte adamlar  " dediği Uğur’un “Hee baya kötü oldu baya adam almışlar ya   " dediği Durmuş Ali'nin  “58 kişi filan diye duydum ben  " dediği Uğur’un “Tabi tabi özel bürocuları da almışlar   " dediği Durmuş Ali'nin  ” Valla iyi yapmışlar abicim yani habire derin derin abicilik oynuyorlardı o… çocukları ya  " dediği  görülmüştür.  

Tape No:6883, 22.1.08 günü İbrahim Özcan ile yaptığı telefon görüşmesinde; İbrahim'in  ” İyim ne yapayım bu taraftayım Kadıköy deyim de “, ” Amcamları hı toparlıyorlar  " dediği, Durmuş Ali'nin  ”  Hı Fikri yi de almışlar”, ”  Fikriyi de almışlar  " dediği, İbrahim’in ”  E alacaklar tabi başı   " dediği Durmuş Ali'nin  ” Hıhı derin ağabeyler " dediği, İbrahim’in  ”  Hı şeye ben albayın şeyleride bende de lan adama bir türlü gidemedik ya daha vermedim bile onları biliyor musun  " dediği görülmüştür.

Tape No:6824, 29.1.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Kemal 'in  “Devleti konuştuk Hasan dönüp dönüp şifre çözüldüyü okuyunca bütün düşmanı falan keşfetmiş diyor ki Düşmanı buldum gereğini yapacam tamam  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ercüment Dalan la görüşmelerini ne yaptı  " dediği  Kemal 'in ” O ben onu hiç incelemedim sen şimdi söylerim Ercüment seni arasın  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Şöyle bir şey yapalım o Dalan dialogunu bizim üzerimizden kursun “ ,  :” Yani Ercüment sadece şeyi desin bu işlerin organizasyonunu şu isimler yapıyor bu kadar  " dediği  Kemal 'in  “Şimdi tamam olur dediğimde onlara sizinle irtibatı sağlattırmak için şey versin mi   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tamam abiciğim o bilim adamı olarak kalsın” ,  “Geri bütün planlamaları şeyleri bizim üzerimizden yapsın “ ,  “Şeyde verebilir telefonu falan verebilir  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6825, 7.2.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  ”Manşet atmış MHP liler paşa kovaladı diye o… çocukları  " dediği  Kemal 'in  “Evet evet çok güzel ben şimdi bu millete biz bunları anlatamadık benim aziz kardeşim “,  “biz bunu 72 milyon insanlara biz karşılaştıklarımıza söyledik ulaştıklarımıza söyledik bunların hain olduğunu DTP nin bizim düşmanımız Dehap ın bizim düşmanız olamayacağını esas düşmanın bunlardır onlar kim ki bize düşman olsun dediğimizi Allah nasıl önümüze koyuyor   “,   “Onlar kim onların aldığı oy 900 bin oyla 25 tane ben 2 milyon insana hayır oyu kullandırttım bu ülkede 2 milyon insana hayır bu şerefsizlerin hepsi şerefsiz bunları yok edecez onlar ne ki onlar Türk Milletinin düşmanı olsun olabilir mi yani “ , “O kanunlar biz Mustafa Kemal in yaptığı ceza kanunlarıyla bu ülkeyi idare edecez Türkiye nin ceza kanunları Mustafa Kemal in yaptığı ceza kanunları olacak kardeşim oraya dönecez 24 Türkiye sine “  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Abicim o kanunlarla bu Türkiye Türkiye oldu bu Millet Millet oldu bu Devlet oldu” , ” Bu devletin bir çöpünü eğer böyle su istimal eden olursa var ya yemin ediyorum hangi dakka hangi vakit olursa olsun yemin ediyorum gırtlağına çökerim gücüm yeter yetmez   " dediği  Kemal 'in  “Allah bana fırsat verirse ben ne yapacağımı biliyorum Allah bana fırsat verirse bu Tayyip Erdoğan a verdi de bana vermeyecek mi   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani “  " dediği  Kemal 'in ” Herhalde herhalde yani herhalde ya canım benim herhalde ya herhalde de olmayacak tamam mı onun için bizde istiyoruz bizde talep ediyoruz ve bizim talebimiz sadece bu varlığı yaşatmak üzeredir makam mevki değil para pul değil şu bu değil madde değil hiç birşey değil Türkiye Cumhuriyeti devleti Türk Vatanı ve Türk Milleti yaşasın ve onun onun insanlık için gönderdiği sonu da yaşatmak için varız tamam mı o mukaddesini de yaşattırmak için biz varız canım benim “ ,  “Türkiye Cumhuriyeti devleti var esas devletimiz var “ , “Ve Büyükelçilikte böyle ateşli arkadaşım var söyleyen bizzat o bunu “  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Abi ben diyorum işimizi bitmeden Rabbim benim canımı asla almayacak “ ,  “İşimiz bitsin çeker gideriz dünyayla işimiz yok zaten “ , “Esas devlet esas devleti sev yaşasın esas devlet var olsun yaşatanlar” ,  “Tek mücadelemiz o tek dileğimiz o   " dediği  görülmüştür.

Tape No:6827, 1.3.08 günü Cengaver ile yaptığı telefon görüşmesinde; Cengaver’in” İyiyim abicim bu H. B. var ya abi “, ” Buralarda yanımda Galip diye adamla dolaşıyor bu konuya ilgili bir emrin var mı abi birşey yapayım mı  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yok yok bizim oraya mı geldi Cengaver’in” Yok yok Cağaloğlu piyasasında dolaşıyor ben şuan arkasındayım ne yapıyor diye yine de şey yaptım abi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “He s… et  " dediği  Cengaver’in “Herhangi birşey yapmayım  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Sen şeye 5 dakka içinde şeye insene  " dediği  Cengaver’in” Otoparka  " dediği  görülmüştür.
Tape No:6829, 7.3.08 günü Hüseyin ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  ” Yani baskı dışında baskı işlemlerinin dışında  " dediği  Hüseyin’in “Ne bilim aklıma yok başka firma şimdi yani bu firmanın dışında başka işler   " dediği  Durmuş Ali'nin  “İyi valla işte şimdi kitapları hazırladım bu 4 tane kitap hazırladım çocuklar için Nutuk elimizde hazır var “ , ” Laiklik Şeriat Çatışması  “ , ” Laik Devlet Sarıklı Siyaset bide El Tayyip  " dediği Hüseyin’in” O çok güzel kim yazdı o El Tayyip i   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Bu El Tayyip i Mehmet Bölük yazmıştı “,  “Bizim de birşey var işte onunla uğraşıyorum bir yandan da bu Körfez Belediyesi  " dediği  Hüseyin’in” Nedir Belediyeyle problem  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ordan 2.5 Trilyonluk bir alacağım var   " dediği  Hüseyin’in  “Sen bana söylesene Pazartesi aç bana konuyu  “,  “Normal adam da var normal olmayan adam da var anladın   " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6830, 9.3.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin   “Abi ya bugün güzel yani o gün bilmiyorum kaçıncı gündü uyumadığımın ve o seyahat bile adamı tabi yoruyor “ ,  “Yani bide elli yeri düşünüyorsun hepsini de bir arada götürmeye çalışıyorsun onları organize etmeye çalışıyorsun  " dediği  Kemal 'in  “Mesuliyet taşıyorsun millet mesuliyeti”  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Aynen öyle çünkü 1919 da televizyonlar ve radyolar bu kadar yaygın değil di gazeteler bu kadar yaygın değil di dünyanın hiç bir ordusunun baş edemeyeceği bir savaşta uğraşıyoruz ve bundan başarılı çıkıyoruz bide” ,  “Çünkü şuan yaşadığımız psikolojik savaş elektronik savaş cephede savaş istihbarat savaşı ve soğuk savaş “ ,  “5 türü var 5 türüyle de aynı anda çarpışıyoruz  “ ,  “Abi bunların tek birşeyi var bunları gömeceksin dikine dikine “ , ” Kapısında da Polisler duruyor bu ne iğrenç pisliktir bunu gidip görüyor bir sıradan vatandaşta Emniyette orda 200 metre ilerde kapısında Polis duruyor yani neyse abi boşver abim birşey soracam bu Kızılay ile ilgili bu bir hani şu ... konusu vardı ya   " dediği  Kemal 'in  “Onu gündeme aldılar zannediyorum   " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Onunla ilgili bir gelişme olup olmadığını öğrenebilir miyiz sanıyorum birşeyler dönmüş ordaki teftiş heyet  " dediği  Kemal 'in ” Herhalde onu... hanım Genel Başkana arz etti ona söyledi Genel Başkan o zaman bunu burdan bunları alalım diye tamam mı ? “ ,  “Bunun üzerine de ben yarın konuşurum ben seni bilgi  " dediği  “,  “Ben Hasan ile konuşurum yarın o ismi de tekrar yani bizim vereceğimiz devletin vereceği ismi de oraya ilave edin iyi olur derim   " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Valla yani çağırıyorlar en olmadık şeyi soruyorlar ya bu ne oldu şu ne oldu işte bu böyle oldu bu şöyle gidiyor ne yapalım yani yapacaz abi   " dediği  Kemal 'in ” Biz onu konuştuk yani ben telefonda sana tabi birşey söylemek istemiyorum “ ,  “Yeniden devlet sahibi olduk bizi yeniden devlet sahibi ettiniz “ ,” İnşallah canım benim bütün asil devletin esas devletin bütün evlatlarına sonsuz selam ve saygılar  " dediği  görülmüştür.  

Tape No:6832, 14.3.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Kemal 'in  “30 Ağustos 30 Ağustos 2006 tarihinden sonraki yaşadığım hayat ömrümün yegâne mutlu olan zamanıdır   " dediği “ , “Bundan sonra herşey güzel hiç önemli değil “ ,  “Ne kadar da belki bizi ihmal ettiler ama bugün Yaşar Başkomutan ve onun onun ekibi var onlara minnettarız Allah onları var etsin “ ,  “Devletimin emrini bekliyorum bana ne görev verirse yapacam  " dediği  Durmuş Ali'nin  bu konuşmaları tasdik ettiği

Tape No:6833, 16.3.08 günü İbrahim ÖZCAN  ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  ”...bir operasyon yapmaya hazırlanıyor zaten ...   " dediği  İbrahim'in    “Efendim  " dediği  Durmuş Ali'nin  ”. diyorum bir operasyon yapmaya hazırlanıyor bana  " dediği  İbrahim'in  “İyi sana bir operasyon lazım zaten  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şeyden Ankara dan aradılar lan  “,  “Hee izlemişler “,  “Mashar aradı bide asıl merkezden aradılar “, “Şerefsizim izlemişler bugün şeye izletecekler “,  “Malum yere izletecekler  " dediği  İbrahim'in  “De ki ona şey Ankara da de bir konser vermiş ... Ankara dakine  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Söyledim söyledim onu   " dediği  İbrahim'in  “Şu Selime işini ihmal etme ...  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Bir şekilde çözecez kafanı yorma sen tek bir yere bağlı değiliz yani kafanı yorma  " dediği  İbrahim'in ” Sınıra geldik artık başka birşey yok satılmışların selamı var onlarda bugün o Emniyetçiler falan da ordaymış şey hafta için diyor bir gidelim diyor öbür tarafa ormana doğru   “, ” Fatih geldi mi geldiği zaman benim o emaneti getirsin o şeyler viski göndermiş bir tanesi İngiltere den bak nerden geliyor bak İngiltere den geliyor İskoçya dan geliyor vatandaşlar valla geliyor” ,  “Ya ne bilim sağolsun sevenler birşey gönderiyor şey diyor işte bir gidelim dağ diyor ormana bugün onlarda silahları temizliyorlarmış silahlara bakım yapıyorlardı” ,  “Bir gidelim dağ  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Olur bir gün gidelim ya  " dediği   İbrahim'in  “Hocayı da alman lazım Burhan ı Burhan ı” ,  “Enstürümanlarla bir gün kaytarır ya  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Okulu var onun “  " dediği  İbrahim'in  “Enstürümanları varmı  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şoparların onlar  " dediği  İbrahim'in ” Tamam hafta sonuna denk getirelim  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Hafta içinde giüik mi sakata geliriz  " dediği  İbrahim'in  “O zaman bu hafta dışarı çıkmazsak İstanbul dışına bu hafta sonuna programı yapalım “, ” Gider geliriz hafta sonu gelmeyecezmi “,  “Bugün var ya bugün sen gelmiyorsun diyorlar gitmiyorsun diyorlar dedim valla belli değil ki o gün diyor gelseydin ne güzel olacaktı Ali yi de alıp gelecektin”, ” Yav gidelim işte şimdi Ankara ya giüik geldik hafta sonu Ankara da kalacak halimiz var mı  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Var abi belki öteye de gidecez yani  " dediği  İbrahim'in  “Doğu da oluruz o zaman bize o senin dediğin gibi olursa biz burdan bir çıktık mı 20 gün İstanbul a gelemeyiz zaten “,  “Şu Emniyetçilerin konusunu ihmal etme onlar şimdi onlar tutuşmuş bazı şeylere  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Oğlum onlar bak şey yapacaklar yani yazı verecekler ki ben onu düzenleyecem koyacam onu  " dediği  İbrahim'in  “Yok yazı değil bak şimdi bu Ankara ya giüiğimizde bu Emniyet Müdürü vardı ya konuştuğumuz “, “O bir kaç tane onları bir toplayacaz tamam mı abicim onlardan bir çerçeve çıkarüıracaz yani taslak nasıl bir taslak o ne yapılır ne olur  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Olmaz onlar Fethullahçı ...  " dediği  İbrahim'in  “Şimdi çoğunu deşifre edecez  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tamam pazartesi günü erken gel ya  " dediği  İbrahim'in  “Erken gelim ne yapım sen aşağı olmayacaksın   " dediği  Durmuş Ali'nin   “He bir bak hele bir ayar yap  " dediği  İbrahim'in  “Yav ben zaten yani en son var ya kendimi şey dedim Emniyete git ayar Askeriye de ayar Mitçi ayar birde kendi içimiz de bunlar ayar ayar kendime artık şey dedim yani şey” ,  “Şey hani birşey vardır ya saatin kollar her taraf ... Emniyetçiler Ankara da zaten Emniyet Müdürüne aynı bunlara şimdi konuşacaklarımız da var bir yazı hazırlamamız lazım ya Pazartesi ne “,  “Bak Emniyetle ilgili bir araştırma yaptım o 4 tane tarikat yapıları var bu dinleyen i… dinlesin çünkü onlarda bu işin içinde  “,  “Aynısı dinleyen i… dinlesin aynen o dinleyen i… başındaki dinlesin onların da hepsi aynı, o Tayyip e birileri hakkında bunlar dosyaları vermişler şişmanın evine gidiyor ya hafta sonları bu “,  “Bunu mahsustan söylüyorum ki telefonda dinlesinler diye sanatçı neydi Yağmurdereli  " dediği  Durmuş Ali'nin   “He Osman Yağmurdereli  " dediği  İbrahim'in ” He o evde olan o Çarmıhlı nın jipiyle gidiyor not alsınlar i… bide şey etsinler Çarmıhlı nın jipiyle orda bir görüşmeler yapıyorlar anahtar orası bütün işler orda bitiyor pazarlıklar orda oluyor pazarlıklar hep orda oluyor  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ergenekon hikayesi filan var ya “,  “Onu Amerika Bush emir vermiş”,  İbrahim'in  “O izin verdi de peki Veli Küçük ün o ... soruşturma yapılması iznini kim verdi abi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Hocam s… et şimdi sen onu ya asıl mesele burda o bu operasyonu Bush un istemesi Tayyip ten Tayyip te gelip burda onu yapması  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6835, 20.3.08 günü Neriman AYDIN-X bayan ile yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman’nın  “Yoksa Başkomutanla başka plan mı yapıyorsun  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Vallahi işte o da başka bir plan yapıyor üçünün arasında bir pinpon topu  " dediği  Neriman'nın “Abin de diyor ki bu fotoğrafları bir türlü göremedik dedik yok  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ama ablacım sen de desene ki görevedir ... “,”“Noyan falan döndü mü abla  " dediği Neriman’nın  “Noyan Eğirdir de amcası Özel Kuvvet  " dediği Durmuş Ali'nin   “Bu hafta sonu falan dönüyor herhalde önümüzdeki hafta  " dediği Neriman’nın  “Amcası çok selamları var dünde Mehmet Ali Çelebi nin var selamı “ ,  “Ondan sonra dediler ki o dedi ki Çelebi amcama mesaj atamıyorum beni bağışlasın hani saygısızlık yapmak istemiyorum dedi siz iletirmisiniz dedi aslında ben çok isterim dedi ben dedim peki hadi öyle olsun hiyerarşiye uyalım ellerinden öpüyorlar senin çok   " dediği Durmuş Ali'nin   “Sağolsunlar gözlerinden öpüyorum onların  " dediği Neriman’nın  “Noyan da Özel Kuvvet seçmelerin de bunu epeyce bir sıkıştırmışlar aradı bizi Pazar günü valla diyor dayandım Kemal amcana “ . “İnşallah sayende amcaları valla sayende hep sen onlara idol oldun örnek oldun gıptayla seni izliyorlar  " dediği görülmüştür. 

Tape No:6836, 20.3.08 günü Cengaver ile yaptığı telefon görüşmesinde; Cengaver’in:” Abi bu Veysel iti ben takip ediyor yanında iki tane çakal var” ,  “Depoya gidemiyorum abi ne yapayım emrini bekliyorum üstlerine mi gideyim yoksa  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yok çık  yukarı geri oğlum sen  " dediği  Cengaver’in: “Depoya girmiyim demi abi” , ” Deponun önüne hiç gitmiyim oralarda dolaşıyorum  o zaman senden emir bekliyorum abi  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6837, 20.3.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Kemal 'in ” Devletin devlet işbaşında olunca işler kolay.  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Evet Abi öyle aynen öyle baba.”  " " dediği  Kemal 'in ” Herkes nöbetini tutunca esas devletin görevlilerinin yaptığını herkes yapınca işler güzel oluyor. Devlet zaten böyle bişeydir yani devlet soyut bir kavramdır aynen melekler gibi Cebrail var mıdır vardır ama biz Cebrail i görmeyiz ama Cebrail Allah tan emirleri peygamberlere getiren melektir.  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Cebrail bizi görüyor ama.  " dediği  Kemal 'in  “Bütün işler bütün işler sizin üzerinize kaldı.  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Kalsın abi kalsın ... gelen yapacak.  " dediği  Kemal 'in  “Canım benim Başkomutandan en aşağıya kadar herkese sonsuz minnettarlığımız var.  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Eyvallah abi. Ercüment ne yapıyor Abi haber alıyor musun?  " dediği  Kemal 'in  “Tamam mı? Canım benim öbür hafta heralde gideceğim Ercüment e.  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6838, 20.3.08 günü Neriman AYDIN-X Bayanile yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman’nın Siz dediniz biz boynumuz kıldan incedir “ , ” Siz durursan dururken başka yerden de avukat bulacak halimiz yoktur böyle birşey zaten abin diyordu ki kardeşlerim birini bize işaret etseler di vekaletlerimiz onlarda bulunsa hani herhangi birşey olur  " dediği Durmuş Ali'nin  ” Bir yandan da şey sıkıştırıyor en üstteki sıkıştırıyor   " dediği Neriman’nın  “Evet durması gerekiyor   " dediği Durmuş Ali'nin   “Yani bütün ihalelerde bana kaldığı için “ ,  “İşte ajans orası baya bir zor duruma düştü bu sıralar “, “Yani onu biraz kalkındırmaya çalışıyoruz “ ,  “Çünkü ajans elimiz ayağımız bizim  " dediği Neriman’nın  “Şu Fenerbahçe menerbahçe azıcık birşey vermiyor mu ?” , ” Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihalelerinden paraları götürdüler   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ablacım malesef vermezler  " dediği  Neriman'nın  ” Sıcak mısınız soğuk musunuz  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Islak ve soğuk  " dediği  Neriman'nın  “İ"nşallah ben de o güne kadar 200 lira ... abini abine dedim ki yani 200 lira adama 1 Trilyon borcu var öbürü sen şu hocaya söyle dedim adam gibi çalışsın ürünleri üretsin çabuk ay ay nasıl gülüyor diyor ki doğru söyle parayı ihtiyacımız var dedim Allah ım yarabbim Ajans ihtiyacı var herkesin yayın evi battı yetişin  " dediği görülmüştür. 

Tape No:6840, 21.3.08 günü Şuayip Ö… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Şuayip’in” Valalan ben işte dün bi arkadaşlarla 30 kadar arkadaşla toplantı yaptık  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Hı toplantı iyi geçmiş her halde anladığım kadarıylada Şuayip “Evet arkadaşlar bu iş bitti başkanım bittireceğiz diyorlar o kadar azimliler işte sende gerekeni yap diyorlar bizde gerekeni yapalım dedim tamam müsterih olun sizde bi sıkıntı olmaz dedik  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Evelallah evelallah yani bu iş bitti başkanım  " dediği  Şuayip” Bizde o gözle bakıyoruz  " dediği  Durmuş Ali'nin  :” Bu iş bitti yani bu iş bitti Türkiye  de artık böyle birileri. Yapmayacak oturduğu yerden  " dediği Şuayip” Valla ondan sonrada alıp götürmesinler sonra “, ” Ergenekona dâhil diye  " dediği görülmüştür.

Tape No:6842, 24.3.08 günü Aycan ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin   “Bu şeyi diyorum ki şu hani bahsettiğim dosya varya “, ” Onu böyle kısa başlıklar halinde vermeye başlasak mı acaba hani o şeyin korktuğu dosyalar diye “,  " dediği  Aycan’ın “Yedi dosyayı mı  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tayyip in korktuğu dosyalar Aycan’ın “Şuan da beklet onu  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Bekletelim tamam abi   " dediği  Aycan’ın “Beklet  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Biraz daha beklesin o   " dediği  Aycan’ın“Yakında seninle beni de alacaklar zaten içeriye  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Abi zaten ben kıyıdan kıyıdan gidiyorum yani bekçiye bile denk gelmeyim tuttuğunu götürüyorlar sen karşıdasın heralde abi  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6843, 26.3.08 günü Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman'nın  “Ankara da da çok koşturuyorlar yargıtay falan herkes  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Hı herkes koşturuyor abla ya İstanbul da da çok koşturuyorlarmış “ , “Ergenekon mergenekon diye   " dediği  Neriman'nın  
: “Öyle mi ergenekon onları çarpsın  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yav hükümeti yiyecek bu fos hikaye ya  " dediği  Neriman'nın  ”Eyvallah aynen öyle canım benim ne var ne yok yakında mısın uzakta mısın  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani şeyin durumuna bağlı işte bir numaranın durumuna bağlı “ , “ “Seyahatte biliyorsun “ , “Muhtemelen herhalde döneriz biz eğer dönersek uğrarız zaten de yanına “ ,  “Kaçıcam firarimi verin dedim yani “ ,   ” Ama Kıbrıs yerinden oynadı biliyor musun Paşa gelince yani  " dediği  Neriman'nın  “Sonra derler ki şey neydi o asena operasyonu  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Aman abla onların gücü yetmez öyle şeylere aklı da yetmez “ ,    “Aytekin ne yapıyor Aytekin den ses soluk yok  " dediği  Neriman'nın “Evet Alman bankacılığı ve Alman mali sistemini inşallah kurmak istiyoruz burda da “ ,  “Onlarla ilgili çalışmalarını sonuna getirdi çok özür diliyor senden çok sevgileri var orada diğer faaliyetlerine devam ediyor herkesi alt üst ediyor yani haberin olsun “ ,”  “Aleyküm selam çocuklarda öpüyor teğmenlerde öpüyorlar sizleri ellerinizden  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Geleceğin komutanları onlar ya valla yani  " dediği  Neriman'nın  “Eyvallah valla bilmem artık görevleri çok ağır diyorum ki bu işte benim de emeğim var size habire çay kahve taşıyorum vallahi hesabını sorarım sizden gülüyorlar  " dediği  görülmüştür. 

Tape: 6844, 27.3.08 günü İsmet Z… ile yaptığı telefon görüşmesinde; İsmet’in  “Abi piyadenin kabesi orda biz bizim amacımız ne yani AMAÇ ŞEY DEĞİL Mİ TEĞMENLERİMİZ DEĞİL Mİ SUBAYLAR DEĞİL Mİ?”, ” Yani orası önemli abi ben onun için orayı istiyorum  " dediği Durmuş Ali'nin   “Tabiki anladım   " dediği  İsmet’in ” O TEĞMENLER HARP OKULUNDAN BOŞ GELİYORLAR DOLDULAR BİLİYORSUN SİSTEMİ”,  “Orda biraz toparlamak onları onlara biraz idealist yapmak o işte   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Doğru doğru İsmet yani hakkaten bu tarafıyla çok haklısın abiciğim “,  “Tamam bütün düşüncem değişti yani  " dediği  İsmet’in: “EVET YANİ YOKSA BAŞKA YANİ HEP YAZIYORSUN İŞTE SUBAY SUBAY SUBAY HARP OKULUNDA BOZULANI ORDA DÜZELTECEĞİZ EN ÖNEMLİSİ DE PİYADE SUBAYI ABİ  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Kesinlikle doğru söylüyorsun   " dediği  İsmet’in “KEŞKE ELİMİZDE OLSA BİR TANE TANKÇI BİR TANEDE TOPÇU ARKADAŞIMIZ OLSADA ONLARIDA ORALARDA İŞTE GÖREVLENDİRSEK “, ” Yani öyle aynı bilinç aynı bilinç düzeyinde olsa yani bu öbür numara orda bozulsa yani “ ,  “Tabi abi yani ben onun için istiyorum yani söylemeyecektim ama yani asıl amacım o benim abi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani biz o zaman yakın oluruz abiciğim  " dediği  İsmet’in “O zaten abi yoluna girdi gidiyor bir şekilde gider yani “,  “Ama bir taşla iki kuş vurmak lazım yani demi hem o görevi yapmak lazım hemde bu görevi yapmak lazım  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Doğru söylüyorsun kesinlikle abi İsmet’in “Ben 1. Orduda olursam teğmenlere ulaşamamki  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Doğru söylüyorsun  " dediği İsmet’in  “Astsubaylara ulaşamamki “,  “Tabi tabi yani orda bizzat orda işte o konferanslar monferanslar işte bir hazırlığımızda biliyorsun sizin orda yazıyoruz çiziyoruz yani bir dosyamız oluştu orda “,  ”Bir arşivimiz oluştu onları uygun bir dille yani orda daha rahat yazıyoruz ama onlara biraz daha siyaset bölümünü şey edip gerçekleri yani anlatmak o şekilde herhalde biraz düzeltiriz gibime geliyor abi  " dediği   Durmuş Ali'nin  “Kesinlikle abiciğim biraz değil bayağı yani bayağı ya  " dediği  İsmet’in: “Yani  o konuda gönüllüyüm anlatacağız öyle teğmenlere yani “,  “Yo ben yine dersime geldim abi öğrencilerimi bırakmıyorum “ , “Burda ölçüyorum kapatılsınmı kapatılmasınmı “, ” Önce bir soruyorum şu bir gerçek yüzde 50 yüzde 50 çıkıyor bak hep  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Vallaha mı?  " dediği  İsmet’in “Sayıyorumda yani vallahi sınıfları 15 sınıfım var sonra bir konuşma yapıyorum yüzde 10 a düşüyor abi “ ,  “İyi iyi yüzde 40 bak abi her konuşmam yüzde 40 etkisi var bak “,  “Olmazmı abiciğim ya yani benim üzerimde yüzde 100 oldu şuan”,  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ya bu gezi güzel oldu değil mi İsmet?  " dediği  İsmet’in “Güzel oldu birde indi havaalanından mı indi toplantıdan mı çıktı senin sloganlarla karşıladı vatandaşların bir kısmı 50 kişilik bir grup “,  “Ordu Milletin Namusudur diyorlar  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Evet abi ya İsmet acayip şeylere öncülük yapıyoruz ya bakma yani “,   “Yani hep birlikte çok güzel şeyler yapıyoruz aslında ya” ,   “Yani bu Mustafa Kemalin askerleriyiz varya acayip herkesin diline dolandı artık “, “ “Evet afişler o keza şeye ÖZKÖK Paşayada şey yaptılar “, ”Bizim o Mustafa Kemalin askerleriyiz afişi varya   " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6845, 27.3.08 günü Fikret G… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Fikret’in “ Hatice hanım şey posterleri göndermiş oraya afişleri “, “Abi diyor sizin afişler diyor kapışılıyor burda dağıttık diyor yarın imza günü varmış demin aradı beni ee o çok bayağı bi zeki bir çocuktu o şey diyor kalemide kuvvetli benimde çok sevdiğim bir insandır Zonguldaklı hemşerim üstelik  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Şimdi o çok teşekkür ederim abi o afişlerden bugün yine yolladık biz  " dediği  Fikret’in“Ferit beye üzüldüm ya Ferit bey bizim bu Talat Paşa Komitesinde bir Ferit bey vardıya bizim  " dediği Durmuş Ali'nin  ” Evet evet abi evet  " dediği   Fikret’in “Yani bu nereye varacak artık bunu bilmiyorum bizim arkadaşlar diyorki sıra sana geliyor diyorlar  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Abi hergün bizi sevenlermi sevmeyenlermi diyeyim onlar neyse “ , “Arıyorlar ya almadılar mı daha filan diyorlar  " dediği  Fikret’in “Keşke alsalar keşke alsalar “,   “Bir laf vardır hani galip sayılırım yolda mağlup diye bir laf var hani biliyormusun “ , “KELLE KOPARACAĞIZ  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Kesinlikle abi   " dediği  Fikret’in “Koparacağız inşallah kelle  " dediği  Durmuş Ali'nin  ”YANİ AZ KALDI ABİ “ , “E bugün bir yazı yayınladık abi yazdım bir yazı Lozan laik ee Laiklik Lozanı Delmek mi diye  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6847, 31.3.08 günü Ümit S… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Ümit’in” He ya akşam bide şeyle görüştüler ya Şeyh le meyhle “,  “Haşim baba da ordaydı ulen dedim ne oluyor bir ayak oyunu mu çıkacak burda  " dediği  Durmuş Ali'nin  : “Basılıyor muyuz ne oluyoruz  " dediği  ümitin  “Vallahi billahi yarın şeyde yetmiyor bize türban da yetmiyor çarşafa gireceğiz anasını satayım  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6850, 4.4.08 günü Ümit S… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Ümit’in” Değil mi valla şimdi Turan Çömez beni arar nerden biliyorsun bu Avşar dövüşünü şerefsiz gece gitmiş yurda Tayyip kızdı niye bana haber vermedin diye  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tabi kızar  " dediği  Ümit’in “Bende gelirdim bende gelirdim “,  “Ondan sonra havluları attılar birbirine “, ” Ya o… çocukları o kız yurdundan gece kız alıp götürüyorlar hocam ya “, ” Biliyorum ya haberim var benim yani haberim var derken tahmin ediyorum Tayyip çok sinirlendi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “O… çocuğu bunlar ya hemde resmi plakalı araçlarla ya  " dediği  Ümit’in” Yaparlar abi yaparlar şerefsizler  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şimdi onların fotoğraflarını daha dökmedik ortaya hele dur”, “Duruyor duruyor adam bir tekme yiyor nerden geldiğini anlayamıyor tam rahat ettim dediği anda  " dediği  Ümit’in ” Evet bakınıyor etrafa buna kim gaz veriyor hakkaten diyorum biri gaz veriyor haa  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Ya buna gaz veren yakınındaki o Amerikanın danışmanları var ya “, “Sen diyor konuş Tayyip diyor biz askeriyeyi sıkıştırırız onlara diyor uçak vermeyiz bilmem ne vermeyiz mühimmat vermeyiz filan ayağına yatıyorlar hocam bilmiyorlar ki Türk Ordusuna hiç birinin iplediği yok “ , ” Bitkileri daha doğrusu onlardan çay yaptırıyordum turist otobüsleri orda kuyruktaydı ya vallahi ya   " dediği  ümit’in “Baba ne işin vardı senin matbaaya döndün orda devam edeydin haa  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Abi işte o da atamayla geldik oraya da rotasyona uğradık anasını satayım  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6851, 9.4.08 günü Neriman AYDIN-X Bayan ile yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman’nın “ Bizi satıyorsunuz derler buna onun ayaklarından öpüyoruz kurban oluruz ona Allah onu bu memlekete baş etsin bu devlete “ , ” Çok ediyşor inşallah bir ilaç milaç işte tedavi uygularlarsa durdururuz seni sorup  duruyor tabi orda çarşaflı hanımlar sağlık hizmeti almaya gelmişler  Hacettepeye  bunlar ne dedi annem  bunlar Atatürke başkaldıranlar dedim anne dedim yakında BUNLARI KESECEĞİZ DEDİM ”,  ” Çelebi çok önemli bir bilgi verdi onu kaleme alacağım ama alıyorum bir iki sayfa tutacak ablası kahramanım ona sana gönderdiğimiz en son Harbiye ile ilgili şeye ekleyeceğiz ama çok dehşet bir şey rezalet yani rezalet yani ne sen duy nede ben söyleyim rezalet bir şey belkide biliyorsunuzdur  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şimdi elindeki ürünler kaç ürün var abla  " dediği  Neriman'nın  “Ablası çok  slayt gönderdi bana o slaytı sana vereceğim Flaş Diske almış onu sana gönderebilinim verdikleride var geleceksen elden vereyim  nasıl istersen birde onlar ile birlikte sana birde bu işi abin söyleyecek işte bunu hazırlayalım dedik yazım olarak bir yol çizelim  dedik nasıl olursa nasıl olacak bunda  kimi  bulundurmamız  lazım Ercümentin  yanında siz  Devlet olarak yani  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani şu aşamada onun yanında birini bulundurmak çok  riskli  " dediği  Neriman'nın  “Kablama Kablama  gibi değil yani Volkan KABLAMA  gibi değilde   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Değil değil bunu geldiğimizde daha  detaylı konuşalım telefonda şey  değil “,   “Çalışsın ablacım  sırası gelen çalışacak öyle tekneye  binerim diye beklemeyecek “ ,  ” Çocuklardan ne haber ablam iyilermi  " dediği  Neriman'nın ” çocuklar  iyiler hafta sonu Noyan aradı  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ne yapmışlar   " dediği  Neriman'nın  “Biz iyi iyiyim  dedi öbür bizim  bir Teğmen vardı o da kazanamamış Eren “,   O Deha Paşa ile onun şelyi vardı iritibatı var Reha Paşa  aynı zamanda  hemşerisi Trabzonlu “ ,  ” Çok da çalışmış dedim olsun gene çalışmasına devam etsin Noyana sende o da ikiniz de Noyan biliyormu sonucu bilmiyormu bilmiyorum hiç “ , “Bende söylemedim hiç bir şey o Ereni sordum teyze kazanamadı dedi  olsun  çalışmaya devam etsin  dedim ben Çelebide çalışıyor  amcası o çok  çalışıyor Çelebi bir  şey söylemedi bende söylemedim “ ,  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yanlış anlamayın hemen ev değiştireceğiz pozisyon değiştireceğiz  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6848, 31.3.08 günü Aycan ile yaptığı telefon görüşmesinde; Aycan’ın “Valla iyim sağol sen dosyaları yayınlamaya başlayabilirsin artık  " dediği  Durmuş Ali'nin  ”Yani bugünden itibaren koyayım onu diyorsun   " dediği  Aycan’ın “Evet  Durmuş Ali'nin   “Tamam abi ona başlıkla Tayyip i bekleyen tehlike mi diyeyim “,  “Yoksa Tayyip in korkuları mı  " dediği  Aycan’ın “Tayyip in 7 korkusu de  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tamam abi hiç yorum filan katmıyorum “,  “Sadece başlığı Tayyip i bekleyen Tayyip in korktuğu dosyalar diye  " dediği  Aycan’ın “Tayyip in dosyaları de   " dediği Durmuş Ali'nin    “Aynen onları yayınlamaya başlayım  " dediği   Aycan’ın  “Anladım bu Lozan hikayesi ne oldu tuttu mu baya “, ” Evet ama yargılanmaları kelimesi var bir tane de o işte onun için diyorum dosyayı aç artık diye  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tamam bugünden itibaren yayınlamaya başlayalım o zaman  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6852, 10.4.08 günü Yılmaz D… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Yılmaz’ın” Şuan da onunla vakit ayıracak durumum yok bir de bir de size şöyle bir şey sorayım son AKP nin üç hükümet kurdu biliyorsunuz “,  “Birisi Abdullah GÜL ikisi de Tayyip ERDOĞAN ın “, ” Benim gördüğüm kadarıyla ulaşabildiğim kadarıyla bu son üç hükümette mason bakan yok “,  “Bilderberg üyesi olduğunu biliyoruz işte Amerika nın onu geleceğin başbakanı olarak Türkiye de yetiştirdiğini biliyoruz “ , ” Falan filan onların hepsini tam biliyoruz da söylenti başka mesela Abdüllatif ŞENER in de işte Rotaryanlara gidip oradan plaket falan aldı işte masonlağa mı alıştırılıyor falan dedi bu öylenti başka “,  “Sanki Türkiye de ki son dönemde gördüğümüz laik antilaik türban kavgaları vesaire bu içinde bulunduğumuz kavgalar sanki altında bir masonlarla mason olmayanların kavgası var gibi gözüküyor bana çünkü biliyoruz ki CHP hep şundan şikayet ediyor ve doğrudur inanıyoruz başka kaynaklarda gösteriyor “ ,  “Şimdi acaba diyorum bu benim görüşüm tezim bu Tayyip ERDOĞAN ın hükümetleri yalnız kendileri mason bakan koymadıkları gibi hükümete acaba devletin içindeki üst düzey bürokrat masonlarıda mı işlerinden ettiler bu kavganın altında yatan asıl o mu  " dediği  Durmuş Ali'nin   2”Hocam bu kavganın altında yatan asıl o olduğunu ben pek düşünmüyorum sebebine gelince de şu şimdi bu adamlar zaten mason localarının desteği ile geldiler  " dediği  Yılmaz’ın “Şunda Ali bey müttefikiz yani mason olsun olmasın bunlar ABD nin AB nin emrindeki kişiler “, ” Oradan kaynaklanıyorlar oradan destek alıyorlar ve onların buyruklarını yerine getiriyorlar onda hiçbir kuşkumuz yok ama bundan öncekiler de öyleydi Ecevit de öyleydi  Mesut YILMAZ da öyleydi   “, ” Öyleydi ama onlarda ABD ciydi ve son dönemde AB cide oldular ama üstüne üstlük birde resmen kanıtlanmış masonlar kabinede hükümette yer alıyordu şimdi bunlarda ABD ci AB ci ama bunların hükümetlerinde mason gözükmüyor bunların hükümetlerinde tarikatçılar var işte nakşibendi tarikatı yok bilmem ne tarıkatının adamları var  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Hocam bunların bence masonlar bu şeyi şöyle kurduklarını düşünüyorum ben bu oyunu bir Osmanlıcılık projeleri var “ ,”Malum şimdi tıpkı o Osmanlı sarayı gibi bir şey oluşturacaklar bunlar ve hatırlarsanız Bush Türkiye ye geldiğinde Dolmabahçe Sarayında ben o görüntüleri bulucam da televizyon kanallarındaki arkadaşlarımdan istettim onu Bush şeye dedi ki Tayyip ERDOĞAN a sen neden burada çalışma ofisi yapmıyorsun burayı burada neden oturmuyorsun dedi ve Tayyip ERDOĞAN sadece bir tebessüm ederek sustu ama o hani beden dili diye tutturuyor ya habire şey Tayyip ERDOĞAN o beden dili sanki yav Bush bunu şimdi söylemenin ne gereği vardı zamanı geldiğinde söyleseydik gibiydi    " dediği  Yılmaz’ın “Yani ona da sıra gelecek  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Evet şimdi masonlar böyle bir sanki bir saltanat hazırladılar ama kendileri bu işin içinde görünmemekle birlikte kendi ellerindeki adamları oturtturdular biliyorsunuz sonradan da o padişahların şeyhülislarım filan hepsi masondu  " dediği  Yılmaz’ın ” Evet ama neden yakın zamana kadar hep etkileri vardı resmen mason olanları bakan yapıyorlar başbakan yapıyorlardı da son 7-8 senedir neden devlet yönetiminde resmen masonlar yok   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Hocam bunun nedenini de ben şöyle düşünüyorum 7-8 sene öncesine kadar devleti tasviye etmek gibi bir din devletine kaymak gibi yani İslam Türkiye ye kaymak gibi bir aleniyet yoktu o zamana kadar biz hep zannediyorduk ki bu başımızdakiler mason mason ama bunlar Cumhuriyet i koruyan adamlar işte “,  “En azından devleti koruyorlar filan diye düşünüyorduk biz aslında bu 7-8 yıldır da geldiğimiz noktada bir gördük ki bu adamlar devleti yani Türkiye Cumhuriyet ini tasviye edip bir İslam Türkiye yaratmak Cumhuriyet i ve devleti söküp atacaklar Cumhuriyet ve devletin olmadığı bir İslam Türkiye oluşturacaklar bunun isminin de böyle olduğunu bu hükümettekilere ve dergahlara çok yakın olan birkaç insanın zikrettiğini duydum ben İslam Türkiye Türkiye nin adının bu olacağı söyleniyor yani o Anadolu federe devleti filan diyorlardı İslam devleti filan diye bunlar değil Cumhuriyet i ve devleti çıkarıyorlar İslam Türkiye olarak koyacaklarını söylüyorlar Türkiye nin adını şimdi bunlar bu Türkiye yi Cumhuriyet i tasviye etmede doğal olarak ta bunları getirdiler masonlar daha bir geri plana çekildiler hem kendilerini garantiye aldıklarını düşünüyorum ben    " dediği  Yılmaz’ın “Türkiye de masonlara karşı hiçbir tavır olmadı  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tabi tavır olmadı ama   " dediği  Yılmaz’ın “Bakma siz kitap yazdınız işte bunlar onlar için çok ta önemli değil onları ürkütecek olaylar değil Türkiye çapında halkın dikkatini çekecek halkın nefretini çekecek masonlara karşı bir duyarlılık yok çünkü bunu muhalefette seslendirmedi çünkü muhalefetin içinde de masonlar vardı hep hala da vardır “ ,  “Ben onu çözmeye çalışıyorum sizin elinizde yakın zamanda ki masonlarla ilgili devlette bulunan hükümette bulunanlarla ilgili belge yok öyle mi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Hocam var ben onları derleyip size yollayabilirim isterseniz de “,  “Tayyip in hükümetinde var hocam  " dediği  Yılmaz’ın” Şimdi aklınıza gelen isim var mı mesela Ali BABACAN ı söylediniz şüpheleniliyor diye  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani o çok güçlü ihtimal olduğu söyleniliyor da ama Abdullah GÜL ün mason olduğu bunun kayıtları var “,  “Abdullah GÜL ün hiç düşünülmeyen bir adam  " dediği  Yılmaz’ın  “Yani CFR nin üyesidir diyeceksiniz Bilderberg üyesidir diyeceksiniz o küresel çetenin üyesi olduğunu göstereceksiniz yoksa Hintli olsa ne olacaktı peki Hint asıllı olsa ne olacaktı ki değil mi   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani Türkiye ye ne kaybettirir yada ne kazandırır  " dediği  Yılmaz’ın “Veya ben geçenlerde bir yerde de söyledim toplantıda dedim ki çok iyi incelemeler yapıldı bağımsız bilim adamları tarafından Tayyip ERDOĞAN ın anne ve baba tarafından 7 değil 77 göbek Türk oğlu Türk olduğu kanıtlandı “,  “Saf kan Türk ee ne değişirdi Ali bey  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Hiçbir şey değişmezdi   " dediği  Yılmaz’ın “Ben gene aynı söylemimi söyleyecektim kendisi AB nin uşağıdır ABD nin uşağıdır  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ha mesele bu yani   " dediği  Yılmaz’ın “Yani o Türk olmuş Yahudi olmuş Hintli olmuş banane yani onun için Ergun POYRAZ ın araştırmalarına asla ciddiye almadım almıyorum ama şu nedenle sözünü ettim o böyle bulaştıracak birşey söyleyip duruyor ya işte Musa nın çocuklarında yok evvela Rum diyor sora Yahudi diyor ne diyeceğini de bilmiyor “ ,  “Ve çok abuk subuk bir kitaptır yani onun araştırmayla ilgisi yok “ ,  “O kitap nasıl çok sattı onu da sizden öğrenmek isterim ayrıca fakat orada mason demiyor öyle bir bilgisi olsaydı onu kullanırdı veya ona kim yazdırtmışsa öyle 3 ayda da  1 ayda da 3 kitap çıktı 1 ayda da biliyorsunuz siz yazarsınız 3 kitap yazmak mümkün mü  " dediği  Durmuş Ali'nin   “4 kitap filan çıktı 4 kitap filan çıktı hocam yani 1 ay içerisinde mümkün değil  " dediği  Yılmaz’ın “Çıkar mı siz yazarsınız o yazdığınız araştırma kitabını 1 ayda yazın bakalım bir tane nasıl oluyor  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani süper zeka olsanız da bunlar mümkün değil yani öyle bir yetenek yok  " dediği  Yılmaz’ın “Onları okuyacaksınız notlar çıkartacaksınız sonra bir araya getireceksiniz kurgulayacaksınız olur mu öyle şey “, ”... adamı kimin adına çalışıyor ne yazıyor da o abuk subuk kitapların amacı neydi fakat çok sattırdılar Ali bey o kitabı o kitapları  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Biz zaten 2. kitaptan itibaren ben dedim ki artık Ergun POYRAZ ı buraya sokmuyoruz yayın evine ve bizim yayın eviyle ismi zikredilmeyecek bu adamın yani bize de onu öneren bir çok sevdiğimiz bir dostumuz vardı sizden iyi olmasın onu kırmadığımız için biz o kitapları yayınladık ve sonra Ergun POYRAZ la ben biraz incelediğimde altından milli görüşün çıktığını gördüm “,  :” Şimdi ben bunu anlatamıyorum Amerikancılarla birlikte Ankara da bir böyle bir grup var buna o buzoğlu filan hani avukat Buzoğlu dahi Hablemitoğlu nun avukatıydı biliyorsunuz “,   “O gruplar böyle güya MHP ..... bu adamlar ama şiddetli bir Amerikacı olan olduklarına emin olduğum ve somut şeylerini bildiğim adamlar bunlar böyle işte Ergun POYRAZ ı kahraman bir adam gibi aman ne de güzel şeyler yazıyor gibi el birliğiyle bir yerden bir şeyler geliyor yazıyorlar ve yayınlıyorlar bu hükümetle de AKP ile de çok sıkı ilişkileri olan adamlar bunlar  " dediği   Yılmaz’ın” Bakın işe bakın bu o zaman Ergun POYRAZ zavallı bu oyunları da görmedi belki de  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Hayır Ergun POYRAZ bu bizzat iyi oyunların içinde ve gören adam   " dediği  Yılmaz’ın “Gören adam bilerek oo  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tabi yani bu bilerek o işin içinde ve ben şuna şahidim Ergun POYRAZ Türklere de Türk ordusuna da çok afedersiniz ana avrat söven adam “ ,  ” Hocam şeyin Erbakan tayfasının milli görüşçüler bu kitabı her tarafa adam saldılar ve bütün kitap evlerine özellikle gidip soruyorlar alıyorlar bu adamlar “,   “Evet aynen onlar ve şeye Tayyip ERDOĞAN a yani aba altından sopa gösterdiler bir nevi bunu bir tehdit unsuru olarak kullandılar bizim ulusalcıyım diyenlerde bu tezgaha düşüyor aman şeyi aldılar da nasıl da Ergun POYRAZ ı içeride Ergenekondan tutuyorlar filan diyorlar yani ne alakası var  " dediği  Yılmaz’ın: “Bağlasalardı diyecektim ki bu senin yaptığına dünyada ve heryerde  Türkiyede de antisemitizm derler Yahudi düşmanlığı derler bunun bizimle ne işi var bir insan hem Rum hem Yahudi nasıl oluyor nasıl sen böyle saçmalıyorsun soracaktım ama çok ta canım sıkkındı bağlamadılar  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Hocam evet dediğim gibi bu adam bile Avrupada ki milli görüşün para kaynaklarından sorumlu ekonomisinden sorumlu onların toparlanmasından sorumlu bir adamdı bu “,  “Evet ve aslında bütün bunların müsebibi Şener ERUYGUR dur “,  “Aynen öyle oldu hocam fakat orada bir sanıyorum belki fark etmişsinizdir başka birşey daha oldu Ergun POYRAZ ı bu Şener ERUYGUR yazı yazmıştı ve koruma altına almıştı  " dediği  Yılmaz’ın” Ergun POYRAZ ı  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Evet Şener ERUYGUR koruma altına almıştı yani askerler koruyordu bunu  " dediği  Yılmaz’ın ” Evet öyle söylendi Jandarmalar koruyormuş  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Tabi Jandarmalar koruyor onu 24 saat nöbet tutuyorlar “ , :” Hocam yani bunların aslında böyle kahraman yapıyorlar dediğiniz gibi ve habire işte başka şeyleri çıkarıyorlar ortaya ama asıl ben her yerde de bütün konuşmalarımda da tekrar ediyorum bunu eğer bu hükümet bu kadar babayiğitse bu adamın hiçbir şeyine bakmayalım sadece banka hesaplarına bir bakalım   " dediği  Yılmaz’ın  “Peki bu niye yapılmıyor Ali bey sizce bu şeyin görevi yargının görevi Savcının görevi   " dediği  Durmuş Ali'nin  ”Bence de yazıklar olsun onların görmemesi mümkün değil eğer bu banka hesapları kontrol edilirse Türkiye de şu milli görüşçüyüm diyenlerin hükümette dahil buna hepsinin ipliği pazara çıkacaktır  " dediği  Yılmaz’ın “Yani onun için zaten kendilerine karşı bir harekette yok öyle bir şeyde yok eleştirende yok onun için öyle bir endişeleri kaygıları yok ben sanki böyle bir kavga varmış gibi alttan aldı böyle bir kavga varmış gibi hissediyorum yani ne oldu birden bakıyoruz diğer bakanlar kuruluna yarısı mason yarısı mason geliyor geliyor geliyor birden ney kesiliyor ve şeyde de durmadan tabi onu elimizde belge yok o aranırsa bulunur da fakat şunu biliyoruz kabataslak kendi adamlarını getirdiler devlete kendi adamlarını koydular diye Deniz BAYKAL bas bas bağırıyor canı yanmış gibi 
“ ,  “Demek ki o eski bürokratlar gitti müsteşarlar gitti daire başkanları genel müdürler gitti bu gidenler büyük bir olasılıkla çünkü eskilerini biliyoruz onların bazılarının listeleri de var bizde “ ,  :” Onlar da mason demek ki bunlar masonları temizlediler “,  “Çünkü birden nasıl oluyor birden Abdüllatif ŞENER i sanki Tayyip e alternatif olarak ortaya çıkarma çabaları ve Abdüllatif ŞENER in de masonculuk oynaması bana sanki bu tezi güçlendiriyor demek ki bu masonları temizledi öyleyse onun karşısına bir mason çıkartacakları mı gibi geliyor “,  “Bilmiyorum yani oyun içinde bu çok basit bir laik antilaik işi değil ama Ali bey “,  “Yani bu türban mürban işin hikayesi de altta neler oluyor hangi çıkarlar bölüşülemedi hangi paylaşım yapılamadı nerede kavga çıktı çünkü bakın şu önemli değil mi Ali bey TÜSİAD bile TÜSİAD bile bu hükümete karşı laflar söylemeye başladı olacak şey değil “,   “Seçimlerden önce AKP ye oy vereceğini söyledi “,   “Seçim olalı daha 5 ay var 5 ay da ne oldu da neler değişti de hükümete karşı laflar etmeye başladı TÜSİAD eğer TÜSİAD ki onların kimlerden oluştuğunu siz biliyorsunuz onlar hep o güçlü merkezlerin adamları doğal olarak  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Bu TÜSİAD Tayyip ERDOĞAN a karşı ama Yunanistan la iyi olması KOÇ un çok işine yarayan bir adam “,  “Acaba Koçla TÜSİAD ın arasında da bir kopukluk mu başladı   " dediği  Yılmaz’ın “Yo onlar bölünmezler biliyorsunuz bilmiyorum ama bakın şimdi sizin bu söylediğiniz de ilginçtir TÜSİAD şeyin bu hükümetin Yunanistan la iyi ilişkiler kurması  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6853, 14.4.08 günü Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman'nın “Çelebi komutan vardı diyoki Neriman teyze kötü şeyler oluyo harbiyede niye oğlum kötü şey oldumu Neriman teyze iyi şey demek bizim için diyo  " dediği  Durmuş Ali'nin  ”Ne olmuş ne olmuş  " dediği  Neriman'nın “Ne oldu diyo komutanlar diyo baş bu paşa habire ba harbiyeye baskın yapıyo diyo yalnız ortalıkta öğrencileri kaçırıyomuş komutanlar birini görürde bişey sorar diye valla paşa girer biyerden bu öğrencileri bulur çıkarır dedim bilemem artık  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Sanki onların gittiği yeri o bilmiyor  " dediği  Neriman'nın “ Bilmiyolar sanki dedim öyle biraz güldük senin kulaklarını çınlattık   " dediği  Durmuş Ali'nin  “ Bide yani kardeşinin üstüne yıktıkları işler  " dediği  Neriman'nın ” Okudum kandili kandile fitili kandil olursan dedi fitil olursun aşkolsun ya şu kandili bide ben göriyim ya oraya turistik gezi düzenlemiyor musunuz ya turizim acentası olarak yokmu sizin turizim acentası falan  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Paşa okumuş ya bugün sabah çekti hemen beni ya “,   “Bu ne dedi koordinatları vermemişsin dedi  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6854, 14.4.08 günü Nilgün A… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  “ Eee bu önümüzdeki günlerde Türkiye  ye gelecek “, “ Kendi işlemleriyle de ilgili bakaya kalmış  " dediği  Nilgün’ün” Üniversite mezunu mu  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6855, 14.4.08 günü Nilgün A… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  “ Şimdi eee bir yıllık anlaşmalar var bir de hazırlık yaptık Mehmetcik Vakfı yararına konserler yapacağız çeşitli illerde “, “ Eee yani onun için istedik bir yıl erteleyebilirmiyiz acaba diye  " dediği  Nilgün’ün” Ee tamam onu getirdiği takdirde  ertelemesi olur zaten yurtdışında çalışma izni ve oturma izni olduğuna dair yani bi yerde çalışıyormu peki “  " dediği  Durmuş Ali'nin  “ Eee orada  işte çalışıyor gözüküyor evet  " dediği  Nilgün’ün” Onu getirdiği takdirde ertelemesi olur  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6856, 14.4.08 günü İbrahim ÖZCAN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin   “İbrahim bu çocuğun gelişi tamam gelsin kimse  " dediği  İbrahim'in   “Havaalanında sorun yok değil mi  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Hayır yok işte kaldırüırdım şimdi onu  " dediği  İbrahim'in “Geldiği zaman şubeyemi gelecek direk  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yok bana gelecek direk İbo  " dediği  İbrahim'in  “Şimdi onun ertelenme durumu asla olamıyor yani o bir ertelenme olayı asla olamıyor sadece eee şeyden yaptırmaya çalışacağız onu o orada çalışma izin belgesi alma ne yapıp yapıp alsın alsın onunla bi şeyler yapma ihtimalimiz var yani tamam mı Ankara  ya gideceğim onun için  " dediği  Durmuş Ali'nin  : “Ha yani  gerekli sıkıyı ver oradan o şeyi alsın o belgeyi alır almazda ben Ankara  ya gideceğim yani onun hiç yapılma ihtimali yok yani “ ,  “Yani hiç yaptık Ankara  dan yapacağız başka altarnatifi yok yapabilm  " dediği  görülmüştür.

Tape No:6858, 15.4.08 günü Hüseyin ile yaptığı telefon görüşmesinde; Hüseyin’in” İyi yiyim iyi geldimi sana o şeyler  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Ben henüz geldim daha yok gelmedi şimdi onları arayacağım  " dediği  Hüseyin’in”Bi baskı yap  “, “Organize et toplantılar var  " dediği  Durmuş Ali'nin  Tamam ben şimdi  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6860, 15.4.08 günü Hüseyin ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  “Tamam şimdi şey yapacam verecem telefonu  " dediği Hüseyin’in “Yani bugün kitap mitap satma abi boş ver  bu işlere bak  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Tamam kitap mitap satmıyorum onla uğraşmıyorum zaten yak ne diyeceğim sana bu Can PAKER  i biliyormusun  " dediği Hüseyin’in” O… çocuğunun teki SOROS  un adamı  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Hah tamam şimdi bunun fotoğrafları geldi bana” ,  Şu içeri alınan herifler varya hani Ergenekon diye   " dediği Hüseyin’in  “Tamam mı manşete çektik hiç olmazsa devam ettiriz onu  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Hani şeyin hani o Kuvai Milliye çalışması filan yapıyorlar bunlar şeyde  Maltepe  de bir barakada”, ” Bu heriflerin hepsi böyle karenin içinde hocam bütün o SOROS çular  " dediği  Hüseyin’in  “Notuda varmı notu  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Notlarını ben yazacağım onun  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6861, 15.4.08 günü Hüseyin ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin   “Tamam şimdi fotoğrafları yolluyorum size bakabiliyor musun   " dediği Hüseyin’in” Şeyden haber geldi mi   " dediği   Durmuş Ali'nin   ” Nerden? Çubukludan  " ,” Çubukluyu bekliyorum birazdan gelecek o da  " dediği  Hüseyin’in “Tamam ali bey tamam Ali bey  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Bi kaç fotoğraf yolluyorum bakın enteresan  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6862, 15.4.08 günü Hüseyin ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  “İnşallah, şey Ankaradaki şeyden onay çıktı Kıbrısla ilgili “,  “Kıbrıs Kıbrıs abi o Kızılay  " dediği  Hüseyin’in “Yaşa be Ali bey büyük iş becerdin ha, vallahi billahi  “Onaylamışlar yazısını yazmışlar “ ,   “Bir iki güne şeyde olur dedi Kıbrısta dedi yazı   " dediği  Hüseyin’in “Tamam fiyatları nasıl alacağız Ali bey   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Bir de şey var Hüseyin BEYAZIT duydunmu bu ismi   " dediği  Hüseyin’in “Duymadım abi konuşuruz onu bir ara yüzyüze gelince tamam  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6863, 15.4.08 günü İsmet Z… ile yaptığı telefon görüşmesinde; İsmet’in “Evet evet ya ama bunların artık birazda şuna benzetiyorum artık heralde gidecekleri kapı açacakları .... kalmadı “,  “Ne oldu konuştunuz mu abi konuştunuz mu şeyle kim o çocuğun   " dediği  Durmuş Ali'nin   “İşte o bakacak vaziyete çokta ilgilendi sağol ya o da sağolsun çok ilgilendi yani sağolsun kızcağız  " dediği  İsmet’in: “Çok iyi bir arkadaştır istersen seni şeyle de görüştürür ben de görüşeyim o yani kendini aşan birşey varsa Askerlik Şube Başkanıyla da görüşür ama yapılacak birşey varsa zaten o yapacak yani   " dediği  Durmuş Ali'nin  ”Projeler hayata geçecek abicim “, ” Geçen gün dediğin oldu biliyor musun ?”,  “Hani demiştin ya böyle böyle Emniyet İçişleri Bakanlığından soracaklar hani Kuvayi Milliye filan hikayesi   " dediği  İsmet’in “Ya ben onu valla hocanın şeyi gibi bindiğin dalı keserler diye benim içime mi doğdu ne oldu hayırdır abi   “,” Ne bileyim ben abicim 1000 tane müfettiş yollamışlar gene “,   “Bize yayın evine gelmişler  " dediği  İsmet’in “Hı ne yapmışlar yayın evinde “,   “Yani bu şey davasıyla mı ilgili malum davayla mı ilgili   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Hayır oranın kuruluşuyla ilgili   " dediği  İsmet’in “Evet evet işte sen o kendi büyüklerine sor abi onların amacı ne diye haber ver “, ”Haber vermeden gitme yani   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yok canım tabi ki ya yok yani öyle birşey yapmam zaten yapamam da “,  ” O susacak bu susacak ne olacak abicim ya yani sadece cepheye sürülürken mi biz olucaz   " dediği  İsmet’in” O adamlar birşeylere bulaşmışlar bu milletten devletten öne geçip kendilerince birilerinin adına bir iş yapmaya kalkışmışlarsa   " dediği  Durmuş Ali'nin   ” Çeksinler cezalarını abicim  " dediği  İsmet’in ” Hesabını verirler ama tabi ben kullanıldıklarını tahmin ediyorum yani “ ,  “Vallahi malum oluyor e bir de biliyorsun artık ben sahipsiz değilim yani sana söylemiştim en son gelişimde “,    “Götürmüştük ya Ayteni için yerlere insan denize düşen yılana sarılır diye “ ,    “Ondan sonra habire şimdi haldır haldır arıyormuş gelsin falan diye tamam mı bizim arkadaş söylüyor devre arkadaşı şeyde ki  “ ,  “Ya dedim ben nereye gideyim şey için yetiştiririm abi ya diyor ben on senedir gidiyorum diyor beni bir gün diyor muhabbete çağırmadı seni her gördüğünde seni soruyor muhabbete isterim ben onu diyor diyor” ,  “Yalnız Rıfat ..... gibi bir adam heralde ha böyle şeyi yok yani konuşmuştuk o Ayten i götürdüğümüzde işte vatandaşların hepsine çok kızıyor çok şey ediyor yani küfür eder derecesinde küfür etmez de onlar yani Rıfat hoca gibi Ankara lı Rıfat hoca varya ..... öyle bir adam yani aydın bir adam yani öyle şeyi yok yani öyle ucuz bir şey değil yani öyle bir insan sonra bir ara sana bahsederim geldiğinde bakarız abi nedir ne değildir arkasında kim var nedir “ ,   “Ama ben bazen merak etmiyorum değilim ama en başında ben sana söyledim abi ben hiçbir şeyi merak etmiyorum dedim canın sağolsun insan bazen ama öyle yazı yazmışsın ki abi nerelere gidiyorsun oralara buralara falan birilerini uçaklara bindirip alıyorsun götürüyorsun bir yerlerde kahve içiriyorsun lan kime çatmışız acaba dedim “,   “Yok abi hani ifade tarzı böyle şey ki .... oraya gidiyoruz işte ..... ediyoruz falan alla Allah diyorum ya bu adam arada bir şey diyor falan filan ama acaba dedim bilmediğim birşey mi var  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Bilmediklerini gelince anlatırım İsmet im ayıpsın  " dediği  İsmet’in “Yok be abi yok hiç hiç anlatma abi boş ne kadar az kişi ne insanı bilirse o kadar iyi yanlış mı düşünüyorum abi “  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Doğru söylüyorsun  " dediği  İsmet’in “Doğru söylüyorum abi bu ülkede çünkü her an herşey olabilir  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6864, 16.4.08 günü İbrahim ÖZCAN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  ” Bu şeyin Cezanın işini kısmen halleüik şimdi o ya bugün geliyormuş “,  “Tamam ben şeyle görüştüm Yeşilköydeki gerekli olanlarla “ , “Tamam mı rahatlıkla giriş yapacak  " dediği  İbrahim'in “Tamam çocuklar alır zaten havaalanından onu  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Ya çocukların alması birşey değil girerken alırlarsa nah alırlar onu  " dediği  İbrahim'in “Ya sen demedinmi daha önce sıkıntı yok diye  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Tamam işte halleüim onu  " dediği  görülmüşütür

Tape No:6865, 19.4.08 günü Neriman AYDIN ile şüphelinin yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman'nın  “Ablası Deniz bana bir ileti atmış, Neriman teyze şey burda bir sigorta şirketinden ben bir teklif aldım ama benim işimle ilgili bir gelişme varmı, dedimki biraz beklemeni istiyorum çünkü Kızılayın Avrupa yakasındaki şubelerden birine koyacağız seni, gerekli girişimleri yaptık şimdi onun görüşmeleri yapılıyor, sonucunu bildireceğim ben sana ama olumlu olacak inşallah “, ” İyiyim iyiyim ablam sağolasın, çok teşekkür ederim, akşama seninkiler vardı Çelebi ile   " dediği  Durmuş Ali'nin  “Kim, Çelebi ile Noyan mı?  " dediği  Neriman'nın  “Yok Çelebi ile Kemal abin   " dediği  Durmuş Ali'nin  ”Ablacım, onlar bak bide Askeri hiyerarşiyi bilen insanlar, eşşeklik yapmasın Çelebi kalkıp servisi kendi yapsın, çömeze bak ya   " dediği  Neriman'nın “ İşte o ekmek olmamış, o susamlıymış, bunu verin falan, olur dedim Kandildede böyle seçiyor  insanlar şimdi ekmeği Gabarda  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Susamın tanesini bulamıyor insanlar orda   " dediği  Neriman'nın  “Bende dedim can atıyorum gideyim Gabara Kandile bende şu çocuklara yardım edeyim diye siz burda ekmek  beğenmiyorsunuz, eğer bunu söylemezsem Kahramana görürsünüz ne olur söyleme diyorlar “ ,  ” Yok dedim Kahraman benden her hafta rapor alıyor dedim bunların durumu nasıl diye, şimdi dedim ben nasıl rapora yalan yazayım, hiç yalan olurmu dedim, yoksa hemen tespit ederler dedim zaten dinliyorlar minliyorlar, en iyisi dedim onlar tespit etmeden ben doğrusunu yazayım dedim, ya canım benim işte böyle ya ablası “ ,   “İşte o ha o Remiye ERYILMAZ neyse biraz bununla konuştuk sohbet ettik Remiye teyze neler oluyor dedim biraz anlatsana dedim koskoca amiral eşisin dedim “ , ”Ne var ne yok dedim ne yapıyor bizim nöbetçimiz dedim nasıl durum bu nöbetçilerin emekli hanımları ne yaparlar dedim emekli hanımlar ... hiç bi işe yaramaz nasılsa dedim şu gün şu toplumsal haberi okuyacaklar dedim ... daki Ali ÖZOĞLU Hatice BAHTİYAR sırayla aşağıya doğru bir güzel insanlar yazıyor ki dedim orayı okuyacaklar dedim bak bizde dedim emek veriyoruz çalışıyoruz dedim” ,   “Ne kadar rahatsızlar dedim Yaşar Paşadan he ne yapsın dedim neler yapıyo dedim her anda bir iş yapıyo her anda her dakikada evinde uyumuyo dedim 30 Ağustos 2006 dan beri belki daha öncesinden de beri he neden rahatsızlar bana bi söyler misin işte ne bileyim çok yumuşak diyolar işte çok güzel mones huylu diyolarda nasıl olması gerek bir askerin dedim hiç yazılarını okuyo musunuz dedim Türk Silahlı Kuvvetlerinin sitesine girip bu paşa eşleri bu asker eşleri bunların çocukları buralara hiç bakmazlar mı dedim Paşa ne diyo Türk Silahlı Kuvvetleri ne diyo bu siyaset karşısındaki tavrı tarzı nedir devleti nasıl koruyor hiç bakmazlar mı yok Nerimancım dedi oralara bakmazlar dedi onlar” ,   “Evet evet evet dua ediyorum Nerimancım Allah muvaffak etsin hepinizi bu yolda mücadele veren herkesi en çok dedim duayı paşaya gönder başkomutana gönder o çok muhteşem bi insan Allah onu milletimize saş etsin dedim bütün dualarınız bu yolda olsun dedim onu Allah dedim bir istiridyede inciyi koruduğu gibi büyüttü korudu dedim o müthiş bi ilmin sahibi dedim ona çok dua gönderin paşa kadınlarına da aynen böyle söyleyebilirsin dedim yakında hiç boş vakitleri olmayacağını harıl harıl çalışacaklarını böyle o okul bu okul gezeceklerini oma bilen insan gezer yapar bunu dedim onlara görev verecez dedim hepsi yüksek okul mezunu dedim hep yazacaklar çizecekler dedim kitap hazırlayacaklar biraz onu fiştikledim   " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Bu hipapçılar falan var abla biliyosun hani “ ,  “Şimdi bu çocuklarla buraya geldiğimden beri biraz vakit geçiriyorum öyle “ , ” Yalnız bu çocukların yaptığı parçaları filan dinliyo musun?”  " dediği  Neriman'nın ” Yok dinlemiyolar anlamı  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Anlamıyormuş anlamaya niye çalışmadın kardeşim ortaokul mezunu anlıyor sen niye anlamıyorsun  " dediği  Neriman'nın  “Yetişmemiz lazım Çelebi diyoki Neriman teyze okuyan subaylar diyo yazınızı son yazınızı işte aaa İnönü de mi diye böyle olurmu Çelebi buda mı falan burda yazılanlar doğru mu diye yorum yapmışlar Çelebi de demişki orda yazan insan yolda gösteriyor hangi kitapları okuyacağınızı da mesala suikasti alın okuyun Hatay meselesini alın okuyun orda bakın yolda var aslında size yolda gösteriyo birer birer alın bunların hepsi nutukta da var dedim diyor çıkarın bakın ne yapmış Atayla İnönü İnönü ne yapmış  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Hiç bişey okumalarına gerek yok Nutuğu okusunlar o senin yazdıklarının ne anlama geldiğini anlarlar  " dediği  Neriman'nın  “Yani bütün şeyimiz çabamız buyda milleti orda haşlıyoduk biliyosun bide kitap okusunlar Noyan diyoki ablası amcası Kırmızı Beyaz okuyorum dağda  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Ooo ne güzel aferin ..  " dediği  Neriman'nın  “Dedimki ya amca a ya şu amcanın şimdi gözüne girdin ha dedim Eğridir in dağlarında kitap okuyasan Kırmızı Beyaz tamam mesele yok valla okuyom Neriman teyze dedi herkese de okutturuyom dedi  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Valla okuyorsa güzel işte tamam valla Noyan yırttı yani şimdilik  " dediği  Neriman'nın “ Kitap okuyan lazım bana kitap okumuyosanız arkadaşlık yapma  " dediği  Durmuş Ali'nin   “VALLA BENİM ÇOCUKLARA HEPSİNE MECBUR KOŞUYORUM ya en az iki kitap olacak çantasında “,  “İlkinde mırın kırın ettiler abi yani o şartları biliyosun filan öyle yok dedim yok yok yok sıçtırmayın şartına vurulduğunuzda yaralı yatacaksınız kitap okuyacaksınız kitap okuyacaksınız o zaman  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6866, 21.4.08 günü Maruf Ş… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  “ Ceza işte o geldi onunla konuştuk biraz, ne yapmaları gerektiğini falan anlattık onlara, ondan sonra konser verdi o” , “ Çok güzel güzelde sloganlar attırda valla milltet” , “ Dedimgüzel ya oooo, yanri bardaki konserinde bile o ordakilerin hepsi abi giriş 300 dolar adambaşı yani para babası abicim, o heriflere bile varya Tayyibe küfür ettirdi ya “  " dediği görülmüştür. 

Tape No:6868, 7.5.08 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU-İbrahim ile Mehmet K…arasındaki telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin   “Şimdi bizim şu hani Size Güveniyoruz afişleri var ya”, “Onlardan Türkiye’nin her tarafına dağıtıyoruz “,  “Eııı şeylere duvarlara yapıştırıyoruz “, “Duvarlara duvarlara afiş yapıştırıyoruz onları “ ,  “1000 tane de sana yolluyoruz Urfa sana ait  " dediği  Mehmet'in  “1000 tane çok ya  " dediği  Durmuş Ali'nin   “500 tane “ , “Antepte var haa İbrahim diyor ki Antep’te ona ait diyor  " dediği  Mehmet'in  “Antep o zaman şeye gönderin bizim Siyami hoca var ya  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Peki Diyarbakır’da kim var mı kimse bak İbrahim diyor ki orda da var diyor Mehmet'in “Orda da arkadaşlarımız varda biraz aktif değiller “,  “Yani bu son durumlardan dolayı aktif değiller “, ” Valla uzun boylu bir şey olmaz uzun boylu bir şey bu bölgede olmaz yapma şansımız sıfır” ,  “Tabi tabi yani bayağı bir çekiniyo millet telefon açmaya dahi korkuyo  " dediği  İbrahim'in  “Haa sen şimdi bak sana Urfa’ya gönderecem tamam mı o askeri afişler var ya hani tankın üstünde bayrakla beraber tamam mı ondan 1000 tane ilk önce sen ordan falan başla Gürsele gidecen emniyet müdürüne “,  “Yardımcı değil onlara diyeceksinki bunlar oraya afişler asılacak haberin olsun bu kadar birşey konuşmayacan”,  “Sadece bu kadar haberin olsun biüi Muraüa yardım eder sana eleman zaten sorun olmaz Savcıyla Savcıyla görüştünmü sen  " dediği  Mehmet'in  “Tabi tabi onlarla görüşüyorum “,  “Onların bi şeysi yok yani bu işte”  " dediği  İbrahim'in ” Biliyorum Mehmet hepsini biliyoruz “,  “Sende sağol bütün doğuya sen dağıtacan ondan sonra senden isteyecekler bütün bütün 14 vilayete senden isteyecekler   " dediği  görülmüştür.

Tape No:7444, 26.5.08 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun telefonundan Hatice BAHTİYAR’ın Kenan ile görüşmesinde; Kenan’ın ”Ben o binada üst üst katlar falan zannediyordum ”  dediği  , Hatice'nin  "  ” Yok yok yukarı dediğim şeyde Valilikte bi ayrı bi ofisimiz var yani yayınevi hakkıda orda ”,  ” Ha ha tabi burası özel yani kimse bilmiyo ya burayı “, ”Burası karargah Hı hı ”  dediği  , kenanın ” Anladım tamam o zaman”  dediği  görülmüştür. 
Tape No: 6869, 29.05.08 günü Hatice BAHTİYAR–Atilla Ç… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Atilla’nın “Ha şey Denktaş bey ayın 7 sinde geliyo haberin olsun   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Dün burdaydı  " dediği  Atilla’nın” Ha dün ART nin Çırağanda şeyi vardı ben gidemedim işte o kuruluş 10 cu kuruluş yıldönümü ondan sonra fenada olmamış işte bazı şeyler söylemiş etmiş falan hikaye tabi gerisi Mustafa ÖZBEK zaten iyiki gitmedim gitsem zaten sikecem o eşekoğlu eşeğin ağzını  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Mustafa ÖZBEK şeyle GTP ye yakınız destek veririz filan demiş Kıbrısta verir   " dediği  Atilla’nın “Ee verir görmedin mi biz ordayken gazte... “ ,  “Oğlunada şey burdaki şeyin yönetim kurulu başkanlığını vermiş işte ART nin  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şimdi o yaptığı antlaşmaları ben bi yayınlıyacam durun komtanım “, “Mecliste yaptığı antlaşmaları,Komtanım o telefonları kapalı ya arayamıyo “, “Telefonları kapalı ya arayamıyoruz komtanım   " dediği  Atilla’nın “Hazır kart alsın bitane canım Allah Allah odamı yasak “ , ” Çatalcadan alırız dur ben birazı önümüzdeki ayın ... Kıbrısa söylim ordanda şey gelsin yanlız o şeye Kıbrısa şeye kitap gönderecez söyle “, ” Yani daha netleşmedi işte 1 hafta sonra bi muayeneye daha gidicez yani o şeyinizi ayarlayında bana söyleyin bikaçgün önceden bende şeye söylim açayım Çatalcayada o adamdan birazcık kitap satalım ona”,  “20 Temmuz önceside zaten tam dik oturur kitapta şey zaten  sözüde var onun “,  ” Bide o şey neydi Aylin hanıma telefon telefon edecem aklında olsun oraya kitap gönderelimde o seninde konştuk bi 100-200 tane oda birazcık şey yapsın “, : “Kıbrısa dağıtım yapıp sattırıp işte 1-2 ay sonra parası dönüyo garanti onlar nasıl olsa   " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6870, 31.5.08 günü Kemal AYDIN, Noyan, Mehmet Ali ile yaptığı telefon görüşmesinde; Kemal 'in ” Şimdi bende çıktım komutanlada oturdular beni bekliyorlar “, ” Mehmet Ali Komutanla Noyan Komtan beni bekliyorlar “ , “Bende yeni geldim şimdi onlarda çayları söylemiş beni bekliyorlar “ , “Yok evde değil dışardayız akşam evde “ ,  “Bizzat bizim yaşamamız Devlet  için elzemdir aynen Ömer Kenan kardeşime aynen söylesin dedim hiç bir mahsuru yok sende tabi sen ordaysan bi görüşsün bi mahsuru yok “ ,  “Şimdi ben Ömere Ömere anlayacağı dilde söyledim “ ,  “Anlayacağı dilde burda söyledim o zeki bir oğlandır o Tayyip  Erdoğana yakın bir oğlan “,  ” Aa şeyi ama ben ona söyledim o akıllı bir oğlandır benide sever bizi ben ona söyledim o anladı “ ,  “Tamam tamam Ömer anlatır ben onun için dün sana ulaşamadım sen önce seni aradım sonra Hatice kardeşimi   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şimdi Kenan felan ordaki arkadaşlarımız biraz şey çekimser konuşabilirler yani açık vermemek adına “ , ” Ben oluyum orda tamam abi  " dediği  Kemal 'in “ Ablasıda diyor ablasıda diyor ona ki Neriman ablası Jetle falan uçabilirmisin her şeyle uçarım diyo gene gene Fatih stadında 10 Binlerce insana Mustafa Kemali anlattı ve Ne Mutlu Türkim Diyene bağırttırttı statta !”  " dediği  noyannın  “Yani yani bu tabi yaptığınız şeyler çok kutsal şeyler Ali amca   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Sağol sağol   " dediği  Noyananın   “Bizde bizde sizin izinizden gelemeye çalışıyoruz Kemala amcamın sizin ellerinizde yorularak Hakkaten müthiş bir konuma geldiğimizi düşünüyoruz   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Dahada dahada geleceksiniz sizler akıllı ve zekisiniz vatanseversiniz her şeyden öte Mustafa Kemalin Askerisiniz “, “Biz nöbeti devredecez  onun için sağlam ve sıkısınız yani noyanın  “Nöbeti devralmaya hazırız biz Ali amca Hatice ablam nasıl iyimi   " dediği  Durmuş Ali'nin   “İyi oda oda çalışıyo koşturmaca içinde oda yani işte mulum acayip bir yoğunluk içinde oda  " dediği  noyanın “Kurslar iyi Ali amca 27 Haziranda işte kurayı çekiyoruz bakalım ilk defa heyacanımız var   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Öylemi hadi hayırlısı olsun  noyanın  “Tabi nereye olsa nereye olsu tabi can atıyoruz gitmek için ...” ,  “Yok yok şöyle değil şimdi Özel Kuvvetlere hazırlanıyoruz tabi Özel Kuvvetler için rahat bi şekilde hazırlanacağımız bi yer yani kafamın hem sadece Tankçılıkla ilgili  görevleri yapılan bi yer mesala Komtanlarım bahsediyorlar işte bazı yerlerde rahat edemiyoruz diyorlar ekstra görevler oluyo diyorlar “, , “İlmen ... hem Özel Kuvvetlere hemde inşallah Kurmaylık için çalışacaz yani   " dediği  Durmuş Ali'nin  “Kurmaylığa hazırlanıyorsun demi   " dediği  noyanın : “Tabi kesinlikle  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Kurmaylığı ihmal etmeyinde  " dediği  noyanın  “Kesinlikle yani Kemal amcamında şeyi var iki elim yakanızda olur diyo  " dediği  Durmuş Ali'nin  “,  “Doğru söylüyo valla “,  “Yani siz kurmay olmazsanız olamazsanız biz nöbeti kime devredecez  " dediği  noyanın ” Evet biz onun için zaten onun için olmak durumundayız hem hemde onun için olmak durumundayız  " dediği  Durmuş Ali'nin    “Yani yani mutlaka olmanız gerekiyor olursunuzda  " dediği  noyanın ” Sizde vaktiniz olduğu zaman geliyosunuz uykunuzdan feregat ediyorsunuz   " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Ya ne demek ne demek   " dediği  noyanın “Ailenizden sosyal ... feragat ediyorsunuz   " dediği   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Onlar feda olsun   " dediği  noyanın  “Bize müthiş evet müthiş bazı tabi geliştik yani bunu görüyoruz çünkü yaptığımız arkadaşlarla diyalog yapıyoruz kimi zaman oturup insanlarla anlatıyoruz bazı şeyleri onlarda farkına varıyorlar bazı şeylerin   " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Evet  " dediği  noyanın  “Hissediyoruz biraz hazır olduğumuzu hissediyoruz  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Şimdi Noyan şunu asla unutmayın ve bunu arkadaşlarınızada mümkün olduğuncada anlatın hissettirin askerlik sadece üniformaylada olmuyo  " dediği  noyanın bunu tasdiklediği Durmuş Ali'nin  “ Kışlada görev yapmakla olmuyor yani sizler Kurmay olacaksınız en iyi asker olacaksınız günü geldiğinde o üniformayı üzerinizden çıkartmanız gerektiğinde çıkartıp gene askerliğe devam edeceksiniz  " dediği  noyanın tasdiklediği  Durmuş Ali'nin   ” Bu devlet ve bu   " dediği  noyanın ” Onu kesinlikle yaparız yani ona günüllüyüz en günüllülerden en önde gidenleriz biz yani öyle olmak isteriz biz zaten  vatan için evet   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Çünkü bu Devlet bu Devlet ve bu ordu böyle ayakta durur böyle yaşar bu millet böyle yaşıyor   " dediği  noyanın tasdiklediği  Durmuş Ali'nin  “Yani sadece Kışladakilerle yürümüyo bu iş “ , “Elbette orası çok önemli ama böyle bu tarafıda önemli çok önemli görevler verilecektir   " dediği  noyanın  “Evet Kutsal vatan görevini en meşekkatli şekilde ayakta en güzel şekilde ayakta tutacak şekilde bunla yapıyorlar dediğini gibi onlar yapıyorlar  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Elbette elbette yani Devletin bir çok unsuru var  " dediği  noyanın ”Onlar varki Devlet var Ali amca onlar varki Devlet var onlar varki vatan var yani   " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Bütün Dünyada bu değişmez kural Noyancım bütün Dünyada değişmez kural niye bu hainler habire  saldırıyo Derin Devlet Derin Devlet hikayelerine işte bunun için çünkü   " dediği  noyanın  “Evet kesinlikle çünkü onu çökertmeye çalışıyorlar o zaman zaten bizim sonumuz olur “,  “Evet Ali amca zaten şöyle deyişte var Devlet derin olduğu kadar Devlettir öyle bir iş var yani  " dediği  Mehmet alinin  “Sağolun bizde sizden  feyz alıp gereğini yapacağımızdan emin olabilirsiniz Ali amca   " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Sizin içinizde var zaten bize hiç gerek bile yok   " dediği  Mehmet alinin ” Bizim içimizde vardı ama biraz kirletmişlerdi Ali abi sayenizde   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Biz bizler elimizden geleni yapacaz sizde yapacaksınız sizden sonrakileri yetiştireceksiniz   " dediği  Mehmet alinin  “Evet siz bizim şansımız oldunuz bizde başkalarının şansı olacaz Ali amca   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Kesinlikle ona inanıyorum  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Gözlerinden öpüyorum Memet Alicim Noyanı sana emanet ediyorum   " dediği  Durmuş Ali'nin  ”Özellikle emanet ediyorum  " dediği  Mehmet alinin   “Baş üstüne   " dediği  Durmuş Ali'nin  “ Noyan’ın biraz daha böyle ayaklarının yere basması lazım  " dediği  görülmüştür. 

Tape No:6872, 4.6.08 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Kemal 'in  “Ders çalışıyorduk Mehmet ali de gelmiş de hafta çarşamba içinde çıkıyor,”,  : “Çıktık işte onu da bıraktım okula bende öyle geldim yeni 15 dakika oldu  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Oh ne güzel ya ne güzel vallaha ya  " dediği  Kemal 'in “Gene ders çalıştık geldi işte  " dediği  Durmuş Ali'nin  : “Abi Allah kolaylık versin ya   " dediği  Kemal 'in  “Amin görevlerimiz, bizim ki, bizim ki kolay zoru işi olanların ki  " dediği  Kemal 'in ” Lozan anlaşmasını yok mu sayacaz, Türkiye Cumhuriyeti Devletini yok mu sayacaz, onu saymaya kalkanların a… koyacaz, ben bana bir görev düşerse ben amlarına koyacam  " dediği  Durmuş Ali'nin   Büyük görev sana düşecek abi  " dediği  Kemal 'in ” Yok başka bir şey anlatmıyordu onun için Mustafa Kemal in devletini yıktırtmayacağız, Mustafa Kemal in kurallanını bozdurtmayacağız yemin olsun, yoksa mezar taşı arama  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Kemal abi dünkü şeyde brifingde bir raporlar koydum ortaya,”, , “evet abi birinde diyor ki 15 milyon kürt vatandaşımız var diyor, tayyip erdoğan söylüyor bunu,  " dediği  Kemal 'in ”a… koyduğumun i…  " dediği  Durmuş Ali'nin   “6 ay sonra diyor ki 25 milyon ee, kütr vatandaşımız var diyor,  " dediği  Kemal 'in  bir 6 ay daha geçerse 50 milyon  " dediği  Durmuş Ali'nin   “ananı avradını s… nasıl arttı be i…  " dediği  Kemal 'in  “a... kodumun oğlu  " dediği  Durmuş Ali'nin   “hadi bunu söyledi bunu kabul ettik,bu kadar bunu dinleyen pezevenkler,  " dediği  Kemal 'in  “onu dinleyenlerin a… koyayım,”,”  hep trt de 24 saat yayın falan bu işler o zaman ulus devlet nerde, lozan antlaşması nerde, o zaman türkiye cumhuriyeti devleti nerde, mustafa kemal in devletini başka türlü ortadan kaldıramadılar değil mi öyle ilkeler öyle esaslar koydu ki,onu ona kurban olayım,tamam üniter devlet,ulus devlet,laik devlet sonra anayasaya koyduğu değiştirilemez maddeler,sonra da türk silahlı kuvvetleridir iç ve dış düşmanlara karşı koruyacak demesi ilahi taraftan aldığı şeylerle nasıl yaptı bu işi onu yıkamıyorlar deyim o… dölleri anasını s… oğulları o avrupa birliğini onların başına geçirmek bizim boynumuzun borcu olsun   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Amin dün Paşa şey diyor bu çocuğu iyi koruyun öyle bir Brifing verdim ki abi  “,  “ Hepsinin gözleri fal taşı gibi açıldı” , , “Dün orda bir sürü Generaller var onlara en son dedim ki Köye gidip te sandalyeyi Köy meydanına atıp nasıl Türk olduğunu anlatmayacaksınız kimseye  " dediği  Kemal 'in “ bu nasıl iş ya hı o…. dölleri diye diye kürt sorunu kürt kardeşlerimis kürt realitesi güneydoğu meselesi anasını s… oğulları 69 yıldır o büyük adamın ölümünden beri diye diye bu hale getirdiler bunların hepsinin anasını s… bizim boynumuzun borcu olsun   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Ben olayım çünkü yani bizim çocuklar mütavizidir onlar kibar davranır ve yani şey yapmazlar çok renkte vermezler çok değil hiç renk vermezler onlar  " dediği  Kemal 'in  “Ben sana söyledim Ömer anladı beni o Zeki bir oğlandır ben ona Hasan ile beraber Hasan yanımdaydı beraber ben Ömere Devlet olmazsa hiç birşey olmaz Devlet yaşamalıdır dedim  “ ,  “Devleti yaşatmak herkesin görevidir Ömer dedim Tamam abi dedi Sen o ol sen söyleyeceklerini söylersin  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Yani işi şansa bırakmayalım çünkü bizim çocuklar nerde duracaklarını bilmezler  " dediği  Kemal 'in ” Devlet yaşamalı  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Birde benim baskım var üstlerinde yani her taraftan eziliyor çocuklar ne bileyim işte böylede olmazsa başka türlü olmuyor abi benimde üstümde başka baskı var işte  " dediği  Kemal 'in  “İnşallah canım benim bundan sonrası hep aydınlık 30 Ağustos 2006   " dediği  Durmuş Ali'nin   “Eyvallah abi eyvallah  " dediği  Kemal 'in  “Hiç güneş doğmuştur şimdi parlıyor çok parlak güneşli günleri göreceğiz  " dediği  Durmuş Ali'nin   “Şimdi bu Kızılay ile ilgili bazı şeyler geldi bana bilgiler onları geldiğimde paylaşırız Hasan Kardeşim ile de paylaşırız 

Tape No:6873, 10.6.08 günü Okan B…. (binbaşı) ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali'nin  “ İsterseniz ALMAN VAKIFLARINDAN da üzerini tamamlayabiliriz onun   " dediği  Okan’ın” Alman Vakıflarından diyorsunuz   " dediği  Durmuş Ali'nin   “YİNE HAPLEMİTOĞLUNUN EVET   " dediği  Okan’ın “O da aynı fiyata olacak her halde  " dediği  Durmuş Ali'nin  “Tabi tabi  tabi ki  " dediği  Okan’ın” Peki biraz daha bir şey yapamayız çünkü bayağı yüklü kitap ala..şimdi biz  bu tür kitapları tespit ettiğimiz kitapları toplu halde alıyoruz çünkü bunun peşi sırada gelecek özellikle gittiğimiz yerlerde ve şeyde yani maddi durumu kötü olan yerlerde özellikle dağıtıyoruz   " dediği  Durmuş Ali'nin  “Anladım şimdi onu ben size on üç yapayım   " dediği  Okan’ın:” Ben bir Komutanımın emrini alim şimdi söylediğiniz fiyatı bir iletiyim ona göre şimdi tabi size karşı da mahçub olmamak da şey değil  " dediği  görülmüştür. 

Tape  No:6874, 23.6.08 günü Mehmet K… ile yaptığı telefon görüşmesinde; Mehmet'in  “Şimdi 19 Mayıs üniversitesinde “, ”Orda Rektörlük seçimi olmuş üç tane aday giren varda biri iki üç birin sicili bozuk bana gelen bilgi “,  “Bir tanesi Doktor kendisi üçüncü sırada “ ,  “Erzurum lu millet .... “ ,  “Bu adama yardımcı olma durumuz olabilir mi ?  " dediği Durmuş Ali'nin   “Ne zaman bunların şeyleri seçimleri   " dediği  Mehmet'in  “Bunların seçimleri olmuş daha Cumhurbaşkanına gitmemiş “, “Not almadım araçtaydım iki üç sefer beni aradılar  “, ” Şimdi birinci adamın sicili bozuk onun olması ...” ,  “Şimdi olacak olan iki veya üçtür bizim desteklediğimiz aday üçüncü sırada  " dediği  Durmuş Ali'nin  ” Üçüncü sıradamı o  “ ,  “Eee peki onun ismini felan bana bir şey yapsana Mehmet  " dediği  Mehmet'in   “ERDAL AĞAR   " dediği  görülmüştür. 

d-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli Neriman AYDIN’dan el konulan 7 nolu CD incelendiğinde; 

bel1.doc isimli word dosyasında; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 130 sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup, 

Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada;

Teyzesi Merhaba,

Öncelikle ilk dönemi başarıyla bitirmene sevindik, tebrik ediyoruz seni .. Aile fertlerine özel selamlarımızı gönderiyoruz...

Tereddütlerini geldiğinde Kemal Amcanla, benimle paylaşabilirsin...Ancak ekteki bilgilerin eksiği var fazlası yok... Hepsi doğru...

Yalnız Büyük İsrail demeği unutmuş sunumu hazırlayan.. Teyzesi  bütün amaç Büyük israil için...

Bu düşünceyi yaşanan bir hadise ile anlatalım:

İsrail kurulduğunda israil Cumhurbaşkanı Weizmann Amerikayı ziyaret eder, Trumanla bir görüşmesinde aynen şu sözleri sarfeder:

"Sayın Başkan siz 170 milyonluk amerikan halkının başkanısınız,

Ben başkanların başkanıyım" 

bu cümle her şeyi anlatmaya yeterli değil mi Teyzesi ..?

Evet Teyzesi, minicik bir sunum... ama  gerçeklerden bahsediyor... Şimdi bu kadar deşifre olmalarının sebebi de artık bu işi bitirdiklerine, tüm devletleri teslim aldıklarına inandıklarından... Irak'da Afganisten'da düştükleri berbat hale rağmen hala oralarda kalabilmeleri de bu işi bitirdiklerine inandıklarından..

Türkiye'ye savaş ilanları ise...Büyük İsrail için tetiğe bastıklarında  ilk vuracakları ülke olmasına rağmen, Türk Ordusunun ne yapacağını kestiremediklerindendir..

Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı  -mason paşalar  alt rütbedeki  Atatürk neferi subaylar tarafından saf dışı bırakılırsa emperyalist halim ne olur diye tereddüt ettiğinden Türkiye'ye vurmayı geciktirmişlerdir... Yoksa Türk Milletini sindirmeyi çoktan başarmışlardır... hem de Atatürk'e sövdürerek..

Canım Teyzesi, bu savaş ahirete kadar devam edecek onun için her Türk bu savaşa karşı kendini hazırlamakla görevli, bu önce Allah'ın emri,Sevgili Peygamberimizin emri, Kuran'ın emri...

Sonra Mustafa Kemal'in emri....        Bu dört Kutsalımızın kutsal emirleri için canlar feda olsun bu cennet vatana, bu ecdada... gelecek Türk nefeslerine...nesillerine..

dolayısıyla  bu insanlık dışı siyonist planı anlamak için Peygamberler tarihini, Peygamberimizin hayatını, Türkçe Kuranı  Nutuk'u  başucu kitabı yapmak gerek...

Ancak bu kitapları okuman mesleğinin geleceği açısından sana zarar verebilir Teyzesi... Onun için  çok dikkatli olmalısın... Ne demek istediğimi anlıyorsun..

Biz Noyan 'ın  Kuvvet Komutanı olduğunu görmek istiyoruz, Genel Kurmay Başkanı olduğunu yaşamak istiyoruz...  Hedefin bu makamlar olmalı Teyzesi...

Genel Kurmay Başkanı olan general olan subaylarımızın  Türklükten başka mensubiyet duyduğu teşkilatlar  aramasın istiyoruz.. Türklük en yüce kurum değil mi ? Bu her subay için  yeterli değil mi ? mustafa Kemal Neferi olmak en şerefli ünvan değil mi ? 

İnsanlığı kirleten bu alçakça düşünceye er geç insanlık karşı durmayı öğrenecektir...  Unutma teyzesi,  Allah'ın insanlık için yeryüzünde kurduğu düzeni hiç bir beşer değiştiremez... Allah Kuran'da "Galip gelen Allah'ın taraftarları olacaktır." buyuruyor...

Ama en önce bu karşı duruşu Allah'ın kılıcı Allah'ın yeryüzündeki eli Türk Mİlleti  gerçekleştirecek, en önce Türk Mİlleti başaracaktır...Her zaman olduğu gibi masum ve mazlum insanlık Türk Mİlletine bakarak ayağa kalkacaktır...

Senden talebimiz, sivil halde Türk Milleti ile iç içe olman, mesleğini söylemeden, sohbet esnasında ben garsonum diyerek konuş, ben işçiyim diyerek konuş, onların düşüncelerini öğrenmen için , Türk Milletinin nasıl bir ferasetin nasıl bir yüksek insanlık değerinin olduğunu görmen için sana yol gösterecektir, her zaman her zaman...  Mustafa Kemal neferlerine de bu yakışır...

Milletinin özelliklerini ve değerlerini bilen yarın öncülük ettiği değerin ne düşündüğünü bilmek gibi bir şansın sahibi olacaktır. Tıpkı Mustafa Kemal gibi...

Ve öncülük önderlik yaparken asla yanılmayacaktır, ne Kumandanlığında ne Devlet önderliğinde , Türk Milleti önderini asla yanıltmaz, ama onu tanıyan önderini...  !!!!

İstanbul'dan misafirlerimiz vardı, Şifre Çözüldü Kitabının yazarı Ali Özoğlu Bey...  Sabahladık... ama ne sohbet Teyzesi... 10 gün öncede Kemal Amcan Karadeniz de özel bir TV kanalında 1 saat konuştu, yalnız o konuştuktan sonra programı yayından kaldırdılar, bütün Karadeniz ayakta... 

Seni sevgiyle kucaklıyoruz,Selda'ya da selamlar gönderiyoruz...  Kemal Amcanın bugün cenazesi var, Kayınbiraderi vefat etti, bugün onunla meşgul,,

sevgilerimizle

Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta;

Kahraman Türk,

Sevgili Kardeşim Ali Özoğlu,

Bugün Önderimiz Kemal Aydın Bey ile bir telefon görüşmesi yaptık. Selamınızı ve sağlık haberlerinizi ilettiler şahsımıza. Sevgi ile aldık kabul ettik. Gönlümüzdeki özel yerinizden sizi selamlıyoruz, sevgilerimizi gönderiyoruz.

Canım Kardeşim, Mesaj ve ART  televizyon yayınlarında  Büyüğümüzle program yapmak olanağının bulunduğunu ilettiniz kendisine. Aslında bunu çok istiyoruz. Ancak bununla ilgili doğabilecek tehlikeleri sevgili kardeşimle tespitlerimizi paylaşmak istiyoruz.  

Sevgili kardeşim; 

Büyüğümüzün tespit  ve söylemleri  emperyalistler  ve işbirlikçileri için  tamamının sonunu getirecek nitelikte olduğu malumlarınızdır.

Bu tespitlerin  Türk Milleti tarafından eyleme dönüşmesinde geç kalmaktır tüm endişemiz. Bu tespitleri millet davasına dönüştürüp başarıya taşımakta yarım kalmaktır tüm endişemiz.   Büyük davalar , büyük mücadele haline ancak millet gücüyle ulaşır.  Taktir edersiniz ki dava adamı olmak kolaydır ama davayı yürüten olmak zordur,  çok zordur. 10 Kasım 1938 den beri yaşadıklarımız buna yeterli delildir Sevgili Kardeşim.

İşte bir Önder’in varlığı bunun için gereklidir. Nefer olmak  kolay ama Önder olmak güç iştir. Bizler nefer  olarak bu büyük millet davasının söylem ve eylemlerini  elbetteki layıkıyla yine milletimiz nezdinde, milletimizin huzurlarında yapmaktayız Biz neferler söylediğimizde belki milletimizi harekete geçiremeyiz,  ama, Önder’in söylem ve eylemleri milletimizi harekete geçirecek güç ve kuvvettedir.  

Böyle bir Önder, işte bu durumda hem emperyalistler hem de işbirlikçileri için büyük korkular yaratacağından , erkenden tedbirler almalarının yolunu açacaktır. Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve  amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. 

Onun içindir ki , ulusal yayın kuruluşlarında şimdilik program yapmasını milletimizin geleceği için sakıncalı görmekteyiz benim Sevgili kardeşim.

Ancak millet davasını  geniş kitleler halinde Önderi’nin öncülüğünde  konuşmaya başladığında , milletimiz büyük davası ile ayağa kalktığında bir büyük güç olduğunda milletimiz için endişe veren durumlar artık söz konusu olmayacaktır.  Çünkü o zaman Önder’e herhangi bir kötülük yapılmasından emperyalist ecnebinin  muhakkak çekineceğini biliriz..

Sevgili Kardeşim, bildiğiniz üzere  millet öğle bir güçtür ki, onun arkasında durduğu dava, onun taraf olduğu cansız varlıklar taş toprak dahi cana gelir. Taşlar kayalar akarsular nehirler denizler kısaca her zerre her yaratılmış geçit vermez bu  düşmana, düşmanlara; Allah’ın düşmanlarına, Sevgili Peygamberimizin düşmanlarına,  Türk Milletinin, Mustafa Kemal’in  Türk Ordusunun , Türk Vatanının ve  Türkiye Cumhuriyeti’nin düşmanlarına.  

Canım kardeşim,  davamızın büyük bir millet gücüne dönüşme öncesinde;  Türk Milletini bu güzellikten yoksun bırakmamaktır  tüm emelimiz, amacımız . Onun içindir ki  bugünlerde bir tv programı kendisine  sizin de bizim de engel olamayacağımız zararlar verebilir.   

Ama aynı düşüncenin  neferleri olarak sizler , Büyüğümüzün yerine ortak tespit ve düşüncelerimizi tv programlarına katılarak milletimize duyurabilme fırsatlarınız olursa bunlar milletimizin geleceğini emin ellerde gördüğümüzün işaretleri olacaktır.   

Büyük millet davasının yine milletimizin gönlündeki tuğlaları olacaktır. 

Ayrıca aynı endişelerimiz siz değerli kardeşimiz için de söz konusudur.  Düşünce ve tespitlerinizi Önderimiz ve Sizlerin yörüngesinde aktarabilen  Türk Milletinin cesareti yüksek evlatları bu  hazırlıkları televizyon yayınları aracılığı ile yapabilirler. Tabii sizlerin güvenmeniz koşuluyla. 

Biz sizin de tv yayınlarına çıkmanızı  sakıncalı görmekteyiz… 

İlmi irfanı cesareti yüksek Türklük erdemleri ile bezenmiş , kahramanlık timsali sevgili kardeşime düşünce ve tespitlerimizi iletmekle, tarihi bir görevi yerine getirmek istedik. 

Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir.     Düşüncelerimiz ve tespitlerimiz tamamen milletimizin geleceğine ve bağımsızlığına ilişkin  önemle üzerinde durmamız gereken tedbirlerdir .

Tedbirden başka bir düşünce ve niyet taşımamaktadır canım ablası… Bu  düşünceler de tamamen ablana ait düşüncelerdir..

İletmekle sorumluluk duymaktayım. Davamızın Yüce Allah’ın korumasında olduğuna şüphemiz yoktur , ancak tedbir almak biz iman etmiş  kullarının görevidir.  Çünkü Allah’ın emri böyledir. 

Sevgili kardeşim Hatice’ye ve Kahraman Kardeşime  Ankara’dan sevgilerimizi gönderiyoruz. Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok … yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır …  Allah’a emanet olunuz. 

Neriman aydın  20 şubat 2007

Neriman AYDIN isimli şahsa ait, LENOVO marka bilgisayar içerisindeki, Toshiba marka hard diski üzerinde yapılan incelemede; “Belge 8.doc” isimli bir MSword dosyasının bulunduğu tespit edilmiş, belgenin tamamının 25 sayfadan ibaret olduğu görülmüş olup söz konusu belgede Sazlı Semaver isimli bir programa katılacak olan operasyon kapsamında göz altına alınan Mehmet Şener ERUYGUR, Ercüment OVALI, Ali ÖZOĞLU nunda aralarında bulunduğu şahıslar ve konuşulacak konular ile ilgili notların yazılı olduğu görülmüş, belge içerisinde;

“Tarihçi Muhittin Nalbantoğlu  ile Kemalizm’in esasları konuşulurken millet ordu devlet birlikteliğinin Cumhuriyet’i nasıl kutsal ve dokunulmaz yaptığı konuşulmalı.

Emekli  Org.  (eski) Jandarma Genel Komutanı M.Şener ERUYGUR   ile Ordu Millet  konusu milletimizi yönlendirmekte ve bilgilendirmekte etkin olacaktır

Gazeteci Yazar Düşünür Ali Özoğlu ile  millet -Türk Silahlı Kuvvetler ilişkisini ve bağını  Şifre Çözüldü eseri ile birlikte konuşmalı” yazdığı görülmüştür.

Şüpheli İbrahim ÖZCAN’a ait CURSOR marka 06 nolu CD üzerinde yapılan incelemede muhtelif sayıda resim dosyaları tespit edilmiştir.  Resim dosyalarında; operasyon kapsamında göz altına alınan İbrahim ÖZCAN, Kemal AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların fotoğraflarının yer aldığı görülmüştür.

Şüpheli Doğukan YORULMAZ’ın İstanbul Emniyet Müdürlüğünde alınan ifadesinde; Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu medyadan yazar olduğunu bildiğini ve bu şekilde tanıdığını, herhangi bir görüşmesinin olmadığını,

Şüpheli Ercüment OVALI’nın İstanbul Emniyet Müdürlüğünde alınan ifadesinde; Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu tanıdığını, bir defa yüz yüze, 2-3 defa da telefonla görüştüğünü, kendisini Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Kemal AYDIN’ın tanıştırdığını, Kemal AYDIN’la Ankara’daki bir görüşmesinde Kemal AYDIN’ın yanında D. Ali ÖZOĞLU’nun da bulunduğunu, hatta orada Hatice BAHTİYAR isimli bir bayanın da bulunduğunu, Durmuş Ali’nin telefonunu orada aldığını, Durmuş Ali’nin kendisine matbaası olduğunu ve şirketleri için iş yapabileceğini söylediğini, orada bu şekilde tanıştığını, daha sonra çeşitli sebeplerle 1 veya 2 kez telefonla görüştüğünü, 

Şüpheli Eren MUMCU’nun Savcılıkta alınan ifadesinde; Ali ÖZOĞLU’nu kitap fuarında gördüğünü, soyadının ÖZOĞLU olduğunu da bilmediğini,

Şüpheli İbrahim ÖZCAN’ın Savcılıkta alınan ifadesinde; Durmuş Ali ÖZOĞLU'nu tanıdığını,  Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Kuvayi Milliyenin kuruluşunda yer aldığını, hakkında Kuvayi Milliyenin motorize istihbarat ekipleri kurulduğu şeklindeki beyanlarının basında yer almasından sonra istifa ettiğini ve bu haberler konusunda dava açtığını da bildiğini,

Şüpheli Kemal AYDIN’ın İstanbul Emniyet Müdürlüğünde alınan ifadesinde; Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu 2007 yılı ocak ayından bu zamana kadar tanıdığını, bu şahsın ŞİFRE ÇÖZÜLDÜ isimli kitabın yazarı olduğunu, kendisini bu kitapla ilgili olarak tebrik etmek için araması nedeni ile tanıdığını, bu şahsın   Toplumsal Dönüşüm yayınlarının sahibi olduğunu bildiğini, bunun haricinde kendisi ile bir ilişkisinin olmadığını, 


Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Savcılıkta alınan ifadesinde; Durmuş Alî ÖZOGLU'nu kitaplarını okuduğu için tanıdığını, "Şifre çözüldü", " Ermeni Fransız ilişkileri" gibi kitaplarını okuduğunu, bir keresinde KEMAL AYDIN'nın evine gittiğinde kendisini gördüğünü, kendisine ALÎ ÖZOGLU'nun bu şahıs olduğunu söylediklerini, kitabını aldığını, 
Şüpheli Neriman AYDIN’ın Savcılıkta alınan ifadesinde; Durmuş Ali ÖZOĞLU'nu kitabını okuduktan sonra tanıdığını, Şifre çözüldü, Ermeni Fransa ilişkileri isimli kitaplarını beğendiğini, kendisine teşekkür içeren bir faks gönderdiğini, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun da kendisine 2007 yılı Ocak ayında cevap gönderdiğini, ilk defa yüzyüze görüşmesinin abisi olan Kemal AYDIN'la İstanbula kendisini ziyaret için özel olarak geldiklerinde görüştüklerini, Cağaloğlu’nda kendi bürosunda Toplumsal Dönüşüm yayın evinde buluştuklarını, Hatice BAHTİYAR ile de orada tanıştıklarını, Hatice BAHTİYAR’ın onun editörü ve yazarı olduğunu, Kemal AYDIN’ın da ilk defa Durmuş ALİ ve Hatice ile bahsettiği 2007 yılı Şubat veya Mart aylarında İstanbul'a geldiğinde tanıştığını, 

Şüpheli Hatice BAHTİYAR’ın savcılıkta alınan ifadesinde; ALİ ÖZOGLU ile Kuvayı Milliye'ye üye olduğunu,, bir seferinde Kadıköy'deki Genel Merkezi'ne gittiklerini, DURMUŞ ALİ OZOGLU ile kuruluş aşamasında dernek işleri ile ilgilendiklerini, daha sonra istifa ettiklerini, KEMAL ve NERİMAN AYDIN ile DURMUŞ ALİ ÖZOGLU'nu tanıştırdığını, Kuvayı Milliye'nin kurulmasından sonra motorize ekiplerin kurulması konusunun gündeme geldiğini, MEHMET FİKRİ KARADAĞ ve HÜSEYİN GÖRÜM’ün bu konuya "Özel Büro" isimli bir internet sitesi sahibi olan ERKUT ERSOY'a söylediklerini, onunda internet aracılığı ile bu konuyu yaydığını, açıklayıcı bilgi için MEHMET FİKRİ KARADAĞ ve HÜSEYİN GORÜM'ü aradığını, bu konuda FİKRİ KARADAĞ ve HÜSEYİN GÖRÜM’ün yetkilinin ALİ ÖZOGLU olduğunu söylediklerini, onun da TEMPO Dergisi'ne kurtulmak için beyanda bulunduğunu, TEMPO Dergisi'nden TUTKUN AKBAŞ isimli muhabirin gelip, Toplumsal Dönüşüm Yaymevi'nin Sirkeci'deki bürosunda bu röportajı yaptıklarını,, roportaj da kendisinin de hazır olduğunu, daha doğrusu başından sonuna durmadığını, ancak konuştuklarının bir kısmını duyduğunu, bu röportajda DURMUŞ ALİ ÖZOGLU’nun, TUTKUN AKBAŞ'a şaka mahiyetinde iddia edildiği gibi "1 milyon değil 2 milyon motorize ekip kurabilsek te ihtiyacı olanlara yardımcı olabilsek" şeklinde beyanlarda bulunduğunu, ancak bunlar gerçek sözlermiş gibi daha sonra TEMPO Dergisi'nde yayınlandığını, buna ilişkin tekzip gönderildiğini bildiğini, bu röportaj iddia edildiği gibi e-mail yolu ile soruların gönderilip cevaplanması şeklinde olmadığını, Daha sonra DURMUŞ ALİ ÖZOGLU ile birlikte  dernekten istifa etiklerini, KEMAL KERİNÇSİZ ile DURMUŞ ALİ ÖZOGLU’nun Meltem Televizyonunda bir programa birlikte katıldıklarını,. Kendisinin de DURMUŞ ALİ ÖZOGLU ile birlikte gittiğini, DURMUŞ ALİ ÖZOGLU ile birlikte Ankara'ya gittiklerinde iki defa Neriman ve Kemal AYDIN’ın evlerine gittiklerini,. Bu gidişlerimde evde NOYAN ve MEHMET ALİ isimli asker öğrencileri gördüklerini, Burada Atatürk üzerine konuşmalar yaptıklarını,  02.01.2008 günlü KEMAL AYDIN ile CANDAN isimli kişi arasındaki telefon görüşmesi okundu sorulduğunda; Bu görüşmede Başkomutandan kasıt DURMUŞ ALİ ÖZOGLU’nun olabileceğini, Durmuş ALİ ÖZOGLU ile aralarında SABIH KANATOGLU'nun Toplumsalhaber sitesinde yazı yazması konusu geçtiğini,. 

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun Savcılıkta alınan ifadesinde; Durmuş Ali ÖZOĞLU'nu Toplumsal Dönüşüm Yayınlarının sahibi, genel yayın yönetmeni ve yazarı olarak bildiğini, hatırladığı kadarıyla Ankara Atatürk kültür merkezindeki kitap fuarında Kemal AYDIN vasıtasıyla tanıdığını, o esnada Kara Harp okulunda öğreniminin devam etmekte olduğunu, ayrıca yaklaşık 1 yıl önce tam zamanını hatırlamadığı bir tarihte Neriman AYDIN'ın evinde görüştüğünü, bu görüşmenin sosyal ilişkiler çerçevesinde olan bir görüşme olduğunu, ayrıca telefonla da birkaç defa görüştüğünü, görüşme konularının hal hatır sormaktan ibaret olduğunu, bunun dışında herhangi bir ortak faaliyetlerinin olmadığını, en fazla 3 defa görüşmüş olabileceğini beyan etmiştir.

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda;

1
Adnan TÜRKKAN



6
2
Emin GÜRSES



6
3
Hatice BAHTİYAR



3377
4
İbrahim ÖZCAN



638
5
Kemal AYDIN



304
6
Neriman AYDIN



615
7
Noyan ÇALIKUŞU



77
8
Yalçın KÜÇÜK



4
9
Erol MÜTERCİMLER


39
10
Levent TEMİZ



2 kez görüştüğü tespit edilmiştir.


e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Şüpheli Durmuş Ali ÖZCAN Ergenekon Terör Örgütünün üyesi olduğu, Ergenekon Terör Örgütünün kendisine bağlı “Sivil Unsurların” kurulması ve örgütlenmesi amacı ile hazırladığı “Lobi” adı verilen gizli-örgütsel çalışması uyarınca kurulan Ergenekon Terör Örgütüne bağlı “Lobi Yapılanmasının” kararı ve bu yapılanmanın Sivil Toplum Kuruluşları alanındaki faaliyet şekil ve esaslarını belirlemek için hazırladığı  “Dinamik” adı verilen örgüt dokümanında gösterilen  “Kuvayı Milliye Cephesi gibi Milli Mücadele yıllarında kurulan örgütlerin günümüzde yeniden kurulması ve faaliyete geçirilmesi uygun görülmüştür” hedefinin uygulamaya konulması amacı ile kurulan Kuvayı Milliye Derneğinin kurulmasında etkin rol oynadığı, ERGENEKON Terör Örgütünün propagandasını yapmak ve örgütün amaçları doğrultusunda kamuoyu oluşturulması için medyanın kontrol altına alınmasının zorunluluğu, ERGENEKON ve Lobi belgelerinde sıklıkla tekrar edilmiştir. Şüpheli sahibi olduğu toplumsal dönüşüm yayınevinin ve internet sitesi vasıtasıyla ERGENEKON terör örgütünün propagandasını yapmak, ve örgütün amaçları doğrultusunda kamuoyu oluşturulması medyanın kontral altına alınması amacı doğrultusunda basın sözcüsü olarak görevlendirildiği, bu görevi kapsamında da örgüte eleman kazandırdığı, yine örgüte kazandırdığı elemanlar aracılığı ile örgüt amaçları doğrultusunda istihbarat topladığı, legal faaliyetleri çerçevesinde sivil demokratik tepki görüntüsü ve kamuoyu oluşturmak amacı ile yönetim aleyhine olan sivil toplum hareketlerini organize ettiği veya içerisinde yer aldığı iddiası ile itham edilmektedir. 

Yukarıda geniş olarak özetlenen telefon görüşmelerinden de ve savcılıkta verdiği ifade diğer ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜşüphelilerinin ifadelerinden, şüphelinin Ergenekon Terör Örgütünün Kuvayı Milliye Derneğindeki yapılanması ve hiyararşisi icerisinde şüpheli İbrahim ÖZCAN’ın hiyeraşisi altında ERGENEKON terör örgütüne eleman kazandırmak, sahibi olduğu internet sitesi ve yayınevi vasıtasıyla propagantasını yapmak, örgüte adam kazandırma, örgüte gelir temin etme adına tahsilât, askeri ihaleleri takip ve örgüte gelir temini, askeriye ve bürokrasi içerisinde yapılanma,örgütün düzenlediği mitinglerde afiş ve pankart hazırlanması ve hazırlıklarını organize etme, kamu kurum kuruluşları ile irtibatı sağlama faaliyetleri yürüttüğü anlaşılmaktadır. Ayrıca Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile irtibatlı olarak ordu içerisine sızma girişiminin de yönetici konumunda olduğu anlaşılmaktadır. 

Kuvayı Milliye Derneğinde kuruluş aşamasında rol aldığını ve basın sözcüsü olarak görevlendirildiğini savcılıktaki soruşturması esnasında itiraf etmiştir. Daha sonra istifa etse de şüphelinin Fikri KARADAĞ’a bağlı olarak başkan yardımcısı ithamı ile soruşturulan diğer şüpheli İbrahim ÖZCAN’ ın hiyerarşisi içerisinde olduğu telefon konuşmalarından ve evinde ele geçirilen fotoğraflardan anlaşılmaktadır. (Tape 6881, 6883, 6813, 6868, 6802) nitekim İbrahim özcan ile  yapmış olduğu telefon görüşmesinde Fikri KARADAĞ’ı yasadışı sivil yapılanmanın başı olarak kabul ettiği ve ona bağlı olarak çalışmayı devam ettikleri (tape 6883) anlaşılmaktadır. Ayrıca telefon görüşmelerinde Ergenekon soruşturması nedeniyle her an tutuklanacakları endişesi içerisinde oldukları ( tape 6823, 6842) ve özellikle şüpheli Kemal AYDIN ile yapmış oldukları konuşmalarda sürekli derin devlet dedikleri yapılanmadan bahsettikleri anlaşılmaktadır. 

Yukarda geniş özetinin verildiği 6802,6795, nolu telefon tapelerinde Urfa’daki temsilcileri olan M.K gönderilen afiş kitap ve dokümanları Adliye Emniyet ve Jandarmaya, tanıdıkları hâkim ve savcılara, vali yardımcılarına iletilmesi ve dağıtılması istenmektedir. Ayrıca örgütün Urfa temsilcisi, elemanlarının siyasi partilere veya derneklere üye olunmasını dahi kendisine sordukları yapılan işlemlerden dolayı ropor verdikleri ve kendisinin de talimat verdiği görülmüş olup, bu bağlamda İbrahim ÖZCAN hiyerarşisi içerisinde yönetici pozisyonunda olduğu anlaşılmaktadır. Her ne kadar savcılık aşamasında kendisine komutanım diye hitap edilmesini asker tanıdığının fazla olmasına bağlasa da, S ile yapmış olduğu konuşmalarda sürekli Komutanım diye hitap edilmesini istediği ve emir komuta zinciri içerisinde talimat verildiği, kendi başına hareket edilmemesi gerektiği ve toplantı sonrası alınan kararların uygulanmasının istendiği, S nin de bu talimatları uyacağını bildirdiği , belli periyotlarla bir araya geldikleri anlaşılmakta olup, bu bağlamda şüphelinin örgüt hiyararşisi içerisinde şüpheli İbrahim ÖZCAN’ ın, yardımcısı olarak yönetici pozisyonunda olduğu ve toplantıları organize ettiği ( tape 6858 )anlaşılmaktadır. (tape, 6801, 6808, 6815 )

ERGENEKON terör örgütünün yapılanması içerisinde askeri yapılanmanın çok önemli bir yeri olduğu anlaşılmaktadır. Bu örgütün üst yöneticileri içinde asker kökenli kişilerin bulunduğu ve bu kişilerin ellerindeki imkân ve yetkilerini örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda kullandıkları anlaşılmaktadır. Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun TSK mensupları ile yakın ilişki içerisinde olduğu, bu ilişkiler sayesinde bir çok kişinin askerlikle ilgili problemlerini çözdükleri ve istedikleri yerlerde askerlik yapmalarını sağladıkları ayrıca bu ilişkileri örgütün farklı amaç hedefleri için kullandıkları görülmüştür. Bu konuda örnek verilecek olursa bir rap sanatçısın bakaya suçundan dolayı ülke içine girmesi esnasında tutuklanmaması için TSK içerisindeki nüfuzlarını kullanarak bu problemlerini çözdükleri anlaşılmaktadır.(tape, 6863, 6856, 6864, 6854, 6855) Bundan başka bu ilişkileri kullanarak askeri ihaleleri takip ederek hem kendisine hem de örgüte gelir temin ettiği anlaşılmıştır.( tape 6819, 6820) Hatta alınan bu ihalelerden kendilerine fazla pay düşmediğinden yakınmaktadırlar. ( tape 6838 )Ayrıca bu nufuzlarını kullanarak yayınevinin basmış olduğu kitapları askeri birliklere satarak ve bedava dağıtarak hem örgüte gelir temin ettiği ve propagandasını yaptığı görülmektedir. ( tape . 6873, 6869)

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun birçok asker kişi ile irtibat içerisinde olduğu ve kendi sorumluluk bölgesinde hem teşkilatlanmak amacıyla yapmış olduğu gezilerde jandarma, emniyet, adliye ve kamu kurum ve kuruluşlarını sürekli olarak ziyaret ettikleri ve temsilcileri sayesinde buralara hediyeler gönderilerek bürokrasi içerisinde yapılandıkları anlaşılmaktadır(tape,  6802,9795, 6794 ). Hatta örgüt elemanlarının yanında başkaları nazarında itibarını ve etkinliğini artırmak ve örgüt amaçları doğrultusunda kullanmak amacıyla o kişiler general rütbesindeki askeri kişilerle birlikte ziyaret edilerek askeriye içerisinde ne kadar güç sahibi olduklarını bu suretle kendilerini askeri bünye içerisinde imiş gibi göstererek taban kazanmaya ve örgütün hâkim konumunda olduğunu göstermek için TSK ‘nın bu işin içinde olduğunu vurgulamaktadır. ( tape 6802, 6795). Başka bir zaman da ise o ile yeni gelen örgüt elemanları yine örgüt mensubu subaylarla özellikle resmi kıyafetlerle ziyarete gidilerek eleman kazanmaya çalıştıkları görülmektedir. (tape 6794. 6795 )

Şüpheli özellikle kendi bölgesinde teşkilatlanma bağlamında Erzurum Denizli İstanbul Kızılay şubesini kendi elemanlarının tayini için çalışma yapmaktadırlar. (tape 6794, 6802, 6865, 6812, 6830, 6795). Ayrıca 19 Mayıs Üniversitesi Rektörluk seçiminde kendilerine yakın olan 3. sıradaki adayı seçtirmek amacıyla çalıştıkları ve üniversite içerisinde de yapılanmaya çalıştıkları görülmektedir. (tape 6874

Şüphelinin Toplumsal Dönüşüm Yayınlarının hissedarı olduğu,  bu yayınevinin  2003 yılında Ergün POYRAZ ‘ın “Patlak Ampul, Hilafet Ordusundan Arap Türk Partisine, Misyonerler Arasında Altı Ay” isimli kitaplarını yayınladığı, şüphelinin asker kişilerle ilişkileri sayesinde  Türk Silahlı Kuvvetleri içinde birifing verdiği, kendisini arayan kişilerin komutanım diye hitap ettiği görulmektedir. 

Şüphelinin evinde ve işyerinde yapılan aramalarda ele geçirilen bilgisayar ve hard disklerde birçok istihbarat belgesinin bulunduğu görülmüştür. Her ne kadar kendisi inkar etsede basına da yansıyan ve Tutkun AKBAŞ ve Erkut ERSOY’un ifadelerine göre Kürt mafyasına karşı joplu motorize ekip kurulacağı,  bu sayede istihbarat toplayacakları bu konuda da Kuvayı Milliye Derneğinde Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun vazifelendirildiği anlaşılmaktadır. Şuphelinin MK ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde (tape 6818) Gaziantepte 60-70 kişilik gençten oluşan istihbarat timi kurdukları ve bunlardan birisinin öldüğü anlaşılmaktadır. Ayrıca istihbarat amaçlı takiplerinden birisinde telefondan direk rapor verilmekte ve talimat alınmaktadır( tape 6803, 6836, 6827 ). Evinde geçen belge  ve dijital kayıtlar birlikte değerlendirildiğinde şüphelinin illegal olarak istihbarat faliyeti yürüttüğu kişisel verileri kaydettiği anlaşılmaktadır. 
Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile bağlantılı olarak Harp Okulunda okuyan öğrencileri örgüte kazandırmak amacıyla faaliyetlerde bulunmaktadırlar. Bu öğrencilerle tanışıp örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirmektedirler. Bu öğrencileri özellikle kurmaylık ve özel kuvvetlere girmeleri konusunda yonlendirmektedirler.Evinde aramalarda ele geçirilen 24 saatlik günlük programın öğretmen olan eşine ait olabileceğini belirtmiş ise de,  program seyrinde elbiseleri değistirme olduğu bu askeri öğrencilerin gidecekleri yere resmi elbiselerini degiştirerek gittikleri ve bu programın onlar için hazırlandığı anlaşılmaktadır. Bundan başka askeri öğrecilere Toplumsal Haber sitesinin takip edilmesi önerilmekte ve Toplumsal Dönüşüm Yayınları kitapları okutulmaktadır. (tape , 6804, 6835, 6851, 6853, 6865, 6812, 6870, 6872,)
Örgüt kendi amaçları ve görüşlerine uymayan, Devlet adına yapılan tüm icraatları ihanet olarak algılamakta ve suçlamaktadırlar.(tape 6798 ) Bu amaçla örgüt üye ve dernekleri kamuoyu oluşturup ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜamaçları doğrultusunda toplu eylem ve gösteriler yaptıkları ve ülke içerisinde kargaşa ortamı yaratıp halkta panik ve kutuplaşmaya yol açacak eylemleri yapmayı benimsedikleri ve bilfiil organize ettikleri anlaşılmaktadır. Şüpheli İbrahim ÖZCAN kendisine bağlı olarak çalışan ve Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun başında bulunduğu Toplumsal Dönüşüm Yayınevinde bu tür mitinglerde kullanmak üzere afiş, bayrak, poster ve pankartlar hazırladıkları, bu pankartlıların hazırlanmasında mali destek sağladıkları, kullandıkları, toplu gösterileri organize ettikleri, bu hadiseleri telefonda şifreli şekilde konuştukları ve bu pankart ve afişler mitinglerde esnasında kullandıkları anlaşılmaktadır( tape 6794, 6795, 6868,). Bu afişleri 1000 kadar bastırarak yurt çapına dağıttıkları bunların asılmasında da emniyet görevlileri başsavcı, hakim ve jandarmayıda bu afişleri asılması aşamasında yardım için çağırdıkları anlaşılmaktadır. (tape 6868,6795, 6802)

Örgütün amacı ve hedefi doğrultusunda kanlı eylemler gerçekleştirmeyi planladıkları, şüpheli İbrahim ÖZCAN ile onunla bağlantılı olarak çalışan D. Ali ÖZOĞLU ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde örgüt içindeki ikili uygulamaların ve döneklerin bulunduğundan yakınarak çürük elmaların temizlenmesi gerektiği bu konuda örgüt üyesi yıldız sahibi üst düzey askeri kişilerin öldürülmesi gerektiği, bu eylemlerin bir kısım kişileri uyandıracağı ve yazı ve konuşma zamanının geçtiğini ve artık eylem zamanının geldiğini, bu işi Alinin yapması  için talimat vermektedir. D. Ali ÖZOĞLU telefonların dinlenme ihtimalinin de verdiği rahatsızlık ile bu konunun kendisinin işi olmadığını bu işin başka bir birimin işi olduğunu belirterek bu öldürme işine  karşı çıkması üzerine örgüt dışındakilere nasıl uygulama yapılıyorsa örgüt üyelerine de aynı uygulama yapılması ve bu konunun ülke problemi olduğundan dolayı dışarıdaki kimselere nasıl işlem yapıldıysa örgüt  içindeki kimselerde aynı uygulamanın yapılması gerektiği belirtilmektedir (tape 6881). Görüşmenin devamında ise D. Ali ÖZOĞLU’nun örgüt işlerine yeterince önem verilmediğinden toplantılara gelmemesinden dolayı uyarılarak kendi emirlerine kesin itaat edilmesi gerektiği hatırlatılmaktadır. Böylece darbe zemini hazırlanması için birilerinin uyanması amacıyla örgüt üyesi üst düzey subayları dahi öldürülmesinden kaçınmayacak kadar gözlerini kararttıkları anlaşılmaktadır. Ayrıca telefon görüşmelerden silahlı eğitim icin dağa çıktıkları bu konuda eğitim aldıkları anlaşılmaktadır.(tape, 6833) bundan başka darbe zemini hazırlamak amacıyla hükümeti yıpratacak yayınların bir merkezden hazırlandığı ve talimatlar doğrultusunda haber yapıldığı,  bu konuda da şüphelinin kendisine gelen talimatlara uyduğu anlaşılmaktadır. (tape 6860, 6842, 6848 )

Şüphelinin evinde ve işyerinde yapılan aramalarda ele geçirilen dijital kayıtlardan darbe sonrası yapılacak işler ayrıntısı ile sayılmıştır. Bu belgelere göre darbe sonrası kurulacak kabinenin belirlendiği ve ilk yapılacak işlerin tesbit edildiği görülmektedir. Bu bağlamda tüm belediye başkanlıklarına makama girişin yasaklanacağı, tüm siyasi partilere girişin yasaklanacağı.  Hemen mali ve hukuki inceleme başlatılacağı, tüm özelleşen firmalara yeni bir amir atanacağı, RTÜK’ün kanalları kordine edeceği bazılarının yayınını men edeceği Merkez Bankasına verilecek talimatla tüm bankalara talimat geçilecek günlük 800 YTL dışında kimsenin bankadan para çekemeyeceği internetten dahi işlem yapamayacağı belirtilmiştir.  Tüm C. Başkanlarının ve Başbakanların makam kazanımları ile milletvekillerin vekillik, belediye başkanlarının başkanlık  sebebiyle kazanımları iptal edilecek, VİP hakları kalkacak ve maaşları artık asgari ücretten ödenecektir. 65 yaş üstü olan vekillere % 50 artışla maaş ödenecektir. C. Başkanı ve Başbakanların yapılacak inceleme sonucunda gerekirse maaşları Bakanlar Kurulu kararıyla 10 asgari ücrete kadar yükseltilebilir. Zorluk çıkaran hastane müdürü ve başhekim derhal görevden alınacak, doktor derhal memuriyetten atılacak, eczane kapatılacak ve eczacılık ruhsatı iptal edilecektir. Tüm uçuşlar iptal edilecektir. Havalimanı kapatılacaktır. Tüm seferler ve tüm vizeler iptal edilecektir. Tüm illerde valiler görevden alınacaktır. Yenileri atanıncaya kadar bu görevi İl Jandarma Alay komutanları yapacaktır. Böylece darbe sonrası ayrıntılı bir şekilde belirlendiği hazırlıkların tamamlandğı görülmüştur. 

Ergenekon Terör Örgütünün kendisine bağlı “Sivil Unsurların” kurulması ve örgütlenmesi amacı ile hazırladığı “Lobi” adı verilen gizli-örgütsel çalışmasının “Yöntem” alt başlığında  yazılı “Lobinin tüm çalışma ve faaliyetlerinde gizlilik prensiplerine sadık kalınmalıdır” prensibine uygun olarak faaliyetlerini gizli yürüttüğü anlaşılmaktadır.

Şüpheli telefon görüşmelerinde gizlilik ve şifreli konuşmaları dikkat ettikleri örgütle ilgili önemli konuları karşılıklı görüşmeleri gerektiği ihtar edildiği açıktan yapılan görüşmeler konusunda rahatsızlığını belirttiği bu bağlamda da şüpheli önemli örgütsel görüşmelerini telefondan yapmayıp muhataplarını bu konuda uyararak, örgütün faaliyetlerindeki gizlilik prensibine uyduğu anlaşılmaktadır (tape 9839, 6830, 6833, 6861). Ayrıca şüpheli telefonlarda şifreli konuşmakta ( tape 6862) ve Kahraman kod ismini kullanmaktadır. ( tape 6835 )26, 5 , 2008 tarihli telefon görüşmesinde ise toplantı yerini ameliyat şifresi ile ifade edilmekte ve bu yerleri karargah olarak nitelemektedirler. 

Yukarıda yapılan açıklamalar doğrultusunda; 

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun üzerine atılı ERGENEKON Terör Örgütünün  ara yöneticisi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/1, 

Cebir Ve Şiddet Kullanarak TBMM’ ni Ortadan Kaldırmaya, Kısmen Veya Tamamen Görevlerini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs suçundan eylemine uyan TCK’nun 311/1, 

Cebir Ve Şiddet Kullanarak Yürütme Organını Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etmek suçundan TCK’nun 312/1, 

Askerleri Kanunlara Karşı İtaatsizliğe Teşvik Etmek suçu nedeniyle TCK’nun 319/1,  3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

41- Şüpheli İbrahim ÖZCAN

a-Savunmaları,

Emniyet beyanında; 

1977 yılında yaralama – silah suçlarından dolayı cezaevine girdiğini, 1992 yılına kadar değişik cezaevlerinde kalarak cezasını infaz ettiğini, 2003 yılından beri serbest olarak kahvecilik pazarcılık, günü birlik işlerde çalıştığını, günü birlik işlerde yevmiye usulü çalışarak geçimimi sağladığını, bunun dışında herhangi bir yerden gelirinin olmadığını,  herhangi bir yerde ticari şirkete ortaklığının ya da hissesinin olmadığını, 
Mehmet Zekeriya Öztürk’ü 2005 yılında Karacabey anma törenlerinde tanıdığını, Mehmet Fikri Karadağ ile hapishane arkadaşı Hüseyin GÖRÜM tarafından tanıştırıldığını, kendisini Kuvayı Milliye derneğini kuruluşunda davet edildiğini, kendisinin de davete icabet ettiğini resmi olarak üyeliğinin olmamasına rağmen bir süre dernekte çalıştığını, Sevgi Erenerol’u Hüseyin Görüm ile gittiği Türk Ortodoks kilisesinde tanıştığını, Raif ve Yusuf Görüm ile Kuvayı Milliye derneğinde tanıştığını, Kemal KERİNÇSİZ ile taksim meydanındaki Kıbrıs anma törenlerinde tanıştığını, Taner Ünal ile Sırrı Erkuş vasıtasıyla tanıştığını, Vatansever biri olarak tanıdığını, çıkarmış olduğu dergisini satışını yapmak için görüştüğünü, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Kuvayı Milliye derneğinde tanıştığını, fikirlerinin uyuştuğundan dolayı halen görüşmeye devam ettiğini, sahibi olduğu toplumsal dönüşüm yayınlarında çalıştığını, Alparslan Aslan ile Muzaffer Tekinin ofisinde tanıştığını, 

Toplumsal dönüşün yayınlarında çalışırken yayınevinin yayınlarını emniyet jandarma, Hakim ve savcılara kamu kurum ve kuruluşlara bedelsiz olarak dağıttıklarını beyan etmiş, ifadesinin bu bölümünde susma hakkını kullanmıştır. 

Savcılık beyanı

Belirli bir işinin ve sabit bir ikametgâhının olmadığını,  yaralama ve silah suçundan hapishanede yattığını, Hüseyin GÖRÜM ile cezaevinde tanıştığını, kendisini Muzaffer Tekin'in Kadıköy’deki bürosuna götürdüğünü, büroda Muzaffer TEKİN ve orada bulunan Mehmet Fikri KARADAĞ, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK ve soy ismini bilmediği Nedim isimli asker emeklisiyle tanıştırdığını, bu kişilerinde geleceğini söyleyerek kendisini Şile'de yapılacak olan Karacabey'i anma törenine çağırdığını, burada Oktay YILDIRIM, Kuddusi OKKIR ‘da bulunduğunu, bu etkinlikte yemekler yendiği ve konuşmalar yapıldığını, 

Hüseyin GÖRÜM'ün kiraladığını söylediği İstanbul Maltepe'deki prefabrik fabrikası olduğunu, ilk başlarda aktif olduğunu ve üretim yapıldığını, Hüseyin GÖRÜM burada zaman zaman toplantılar düzenlediğini, bunlardan 8-10 tanesine kendisinin de katıldığını, toplantılarda günlük konular, ekonomik mevzularla birlikte o zaman gündemde olan Vatansever Kuvvetler Güçbirliği hareketi hakkında da konuşulduğunu, bu toplantılara hatırladığı kadarıyla Muzaffer TEKİN, Mehmet Fikri KARADAĞ, Kuddusi OKKIR, İsmail PAKER, Yasin (Rasim) GÖRÜM, Raif GÖRÜM, Yusuf GÖRÜM ve ismini hatırlamadığı birçok kişi katıldığını, O dönemde Rasim GÖRÜM Hüseyin GÖRÜM'ün yanına sık gelip gittiğinden bu toplantılarda da kendisini gördüğünü, bu toplantılarda diğer konuların yanında Vatansever Kuvvetler Güç birliği Hakaretinin İstanbul temsilciliğinin açılması konuşulduğunu,  bu işi de Hüseyin GÖRÜM veya Mehmet Fikri KARADAĞ'ın üstleneceğinden bahsedildiğini,

Alparslan ASLAN ile Hüseyin GÖRÜM vasıtasıyla tanıştığını, Hüseyin’in onu eskiden beri tanıdığını, kendisinin avukatlığını yaptığını, kendisine vatansever bir avukat olarak tanıttığını, avukatla beraber savcılığa gittiğini burada kayıp dosyalarının bulunmasını istediklerini, savcının yardımı ile arşivde mübaşirle beraber 4 gün boyunca dosya aradıklarını, Alparslan ARSLANIN 3–4 defada Muzaffer Tekin’in bürosunda görüştüğünü,

Muzaffer TEKİN'in bürosunda ayrı bir bölümde bazen gizli toplantılarda yapıldığını, bu toplantılara kedisinin giremediğini genelde Muzeffer TEKİN, Hüseyin GÖRÜM, Mehmet Fikri KARADAĞ ve Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK ayrı bir yerde konuştuklarını ve ne konuştuklarını bilmediğini, 

Alparslan ARSLAN'ın aynı zamanda Muzaffer TEKİN'in hissedarı olduğu Doğuş Factoring şirketinin de avukatlığını yaptığını sonradan basından öğrendiğini, Muzaffer TEKİN ile Yasin olarak tanıdığı Rasim GÖRÜM ile tanıştıklarını ve görüştüklerini, zaten 8-10 defa Maltepe’de ki toplantılarda bir araya geldikleri, karşılıklı konuştuklarına da şahit olduğunu,

Hüseyin GÖRÜM ile birlikte TÜRKİYE ORTODODOKS patrikhanesine gittiklerini, orada Hüseyin GÖRÜM, Mehmet Fikri KARADAĞ, Muzaffer TEKİN, İsmail PAKER’in de bulunduğunu, burada Sevgi Erenerol ile tanıştıklarını, 

Hüseyin GÖRÜM aracılığı ile tanıştığı Nihat GÜRKAN ile VSGB derneğinin kuruluş aşamasına genel kurula katıldığını, burada Muzaffer TEKİN Hüseyin GÖRÜM ve Mehmet Fikri KARADAĞ’ ın da bulunduğunu, ayrıca burada Halit BOZKURT ve Taner ÜNAL ile tanıştıklarını, daha sonra Taner ÜNAL’ın dolandırıcılık yaptığını öğrendiğini, bu bilgileri emniyet istihbarata ve genelkurmaya vermesi için Halit BOZKURTA verdiğini, 

İstanbul da Kuvayı Milliye derneğinin kuruluş aşamasında bulunduğunu, ancak resmi olarak kurucu üyesi olmadığını daha sonda Burhan OMAY ile fikri ayrılığa düştüğünden dolayı ayrıldığını, dernekte iken Kahraman ŞAHİN, Raif GÖRÜM, Yusuf GÖRÜM Rasim GÖRÜM tanıştığını, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile burada tanıştığını, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun da Kuvayı Milliye derneğinin kuruluşunda yer aldığını, hakkında kuvayı milliyenin motorize istihbarat ekipleri kurduğu seklindeki beyanları basında çıkması üzerine istifa ettiğini, 

Arkadaşlarının askeri kişilerden çok tanıdığı bulunduğu için kendisine şaka olarak JİTEM olarak hitap ettiklerini, Türkiye’deki yöneticilerin etnik kökenleri ile ilgili bilgilerin VSGB derneğinde dağıtılan bilgiler olduğunu, kendisine gelen istihbarı bilgileri jandarmaya bildirmek istediğini, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun başında olduğu toplumsal dönüşüm yayınevinin cumhuriyet mitinglerinde afiş ve posterleri bastığını, yazarların içerisinde birçok asker bulunduğunu, 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile bir ilgisinin olmadığını, böyle bir örgütün varlığını bilmediğini, Kuvayı Milliye derneğinin bu örgütün sivil toplum alanındaki bir kuruluşu olduğu yönünde bir bilgisinin olmadığını beyan etmiştir. 

Sorgu beyanı 

Kolluk ve savcılık beyanlarının doğru olduğunu, son olarak Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Toplumsal Dönüşüm adlı yayınevinde geçici olarak çalıştığını, aylık gelirinin 700 YTL civarında olduğunu, gelirinin zaman zaman masraflarını karşılamasa da bulduğu ek işlerle bütçesini denkleştirmeye çalıştığını, el konulan çantasının geçici olarak uğradığı ve kaza yapılan araçların çekildiği Burak Bey Yediemin otoparkı olduğunu, İçerenköy'deki komşusunun çocuğu Mehmet Bilgin’in kazada vefat ettiği için o sırada Burak Bey otoparkında bulunduğunu, bu yer mahallesinde olduğu için sık sık gittiğini, burayla ticari bir ilişkisinin olmadığını, Hüseyin GÖRÜM'ü yaralama suçundan cezaevinde yatarken tanıdığını, önceden bir tanışıklığının olmadığını, cezaevinden çıktından 15 sene sonra yani 1998 -1999 yıllarında yine cezaevinden tanıdığı kişinin cenaze merasiminde Hüseyin Görüm ile tekrar karşılaştığını, o günden sonra diyalogunun devam ettiğini, kendisine gösterilen 9 Nolu Cd'de Ortodoks Kilisesinde çekilen fotoğraflar  olduğunu, sırayla sağdan sola; kendisinin, İsmail Peker, Muzaffer Tekin, Hüseyin Görün, emekli subay olduğunu bildiği ismini hatırlamadığı birisi, Mehmet Fikri Karadağ, Karacabey adlı zatın torunlarından olduğunu bildiği Ahmet Bey, öğretmen Binvar Bey, yine öğretmen olduğunu bildiği bir şahıs, oturanlardan ortadaki veya sağ baştakinin ismi Adem olduğu, bu kişi minibüs şoförü olabileceğini, herhangi bir silahlı eğitim almadığını, yurt dışına resmi veya gayri resmi olarak çıkmadığını, av merakının olduğunu, Durmuş Ali Özoğlu'nu Ali Özoğlu olarak bildiğini, Kuvay-i Milliye derneğinden tanıdığını, birikimini cezaevi günlerinde tanıştığı insanlardan edindiği bilgilere ve kitap okumaya borçlu olduğunu, Fikri Karadağ’ın kendisin kabul etmediği yönündeki beyanlarını bilemediğini, Kuvayl-i Milliye derneğinin kuruluşuna katıldığını, ancak daha sonra orada bulunan Burhan Onay adlı kişinin din hakkındaki çarpık düşüncelerinden dolayı bu dernekten soğuduğunu, 24.01.2008 günü Kadir isimli şahısla yaptığı görüşmedeki Kenan'ın kim olduğunu hatırlamadığını, o sırada hastaneye gelen Binbaşı Talay bey olduğunu, kendisi Drager Medikalin sahibi olduğunu, yalnız kendisinin iki hastane olayı olduğu için bu olayı karıştırmış olabileceğini, Fikri Karadağ'a ait elinde bulunan emanetler yalnızca fotoğraflar olduğunu, Generallerle ilgili dediğinin olacağı yönündeki beyanlar abartılı beyanlar olduğunu, Danıştay sanıklarından Av. Alparslan Arslan'ı tanıdığını, bunun yanında yine Danıştay saldırısı dosyasındaki Osman'ı da bir akrabasının dosyaya bakarmısın demesi sebebiyle tanıdığını, bu kişi Seyfettin isimli birisi olabileceğini, şimdi hatırlamadığını,

Kendisine 04.07.2008 saat 00.23 tarihli Sinan Aygün ile ilgili tutanağa bağlanan sözleri sorulduğunda, Bu sözleri söylemiş olabileceğini, kendisinin bu konudaki finansörlüğünü birisinden duymuş olabileceğini, şüphelilerden tanıdığı kelleri önceki ifadelerinde beyan ettiğini, infaz işime yardımcı olan adli görevliyi hatırlamadığını, Sinan Aygün ile herhangi bir husumetinin olmadığını beyan etmiştir. 

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

      Şüpheli İbrahim ÖZCAN’ın Kadıköy ilçesi İçerenköy Mahallesi. Güneş Sok. Sarıoğlu Kardeşler Apt. No.4 D.2 sayılı adresinde yapılan arama işleminde;

1-) Tarafımızdan 1 den 200 e kadar numaralandırılmış fotoğraflar incelendiğinde;

2 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ’ın fotoğrafı,

3 numaralı fotoğrafta Kuvayı Milliye çelenginin resmi,

4 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM’ün konuşma yaptığı ve kendisinin yanında bulunduğu fotoğraf,

5 numaralı fotoğrafta Kemer Country in çekilmiş fotoğrafı,

6 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ün ödül verirken çekilmiş fotoğrafı,

7 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ve 2 şahsın birlikte çekilmiş fotoğrafı,

8 numaralı fotoğrafta Kemer Country de çekilmiş fotoğrafı,

9 numaralı fotoğrafta Kemer Country nin girişinin bulunduğu fotoğraf,

10 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş sadece kendisi bulunan fotoğraf,

11 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM’ün ödül verirken çekilmiş fotoğrafı,

12 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile birlikte tribünde çekilmiş fotoğrafı,

13 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş fotoğrafların küçük resimlerinin bulunduğu indeks,

14 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş resimlerin bulunduğu indeks,

15 fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM’ün ödül verirken çekilmiş fotoğrafı,

16 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş fotoğraf,

17 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş fotoğraf,

19 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş fotoğraf,

20 numaralı fotoğrafta Kemer Country de 4 şahısla birlikte çekilmiş fotoğrafı,

21 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş fotoğraf,

22 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM’ün ödül verirken çekilmiş fotoğrafı,

23 numaralı fotoğrafta Kemer Country de çekilmiş fotoğraf,

24 numaralı fotoğrafta Kemer Country de 3 kişiyle birlikte çekilmiş fotoğrafı,

25 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile birlikte tribünde çekilmiş fotoğrafı,

26 numaralı fotoğrafta Kemer Country de 4 şahısla birlikte çekilmiş fotoğrafı,

27 numaralı fotoğrafta Kemer Country de Hüseyin GÖRÜM’ün 4 şahısla birlikte çekilmiş fotoğrafı,

28 numaralı fotoğrafta 4 şahısla çekilmiş fotoğrafı,

29 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM’ün konuşma yaptığı ve kendisinin yanında bulunduğu fotoğraf,

30 numaralı fotoğrafta X şahısla çekilmiş fotoğrafı,

31 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş fotoğraf,

32 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş fotoğraf,

33 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile birlikte tribünde çekilmiş fotoğrafı,

34 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında çekilmiş fotoğraf, 

35 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM’ün konuşma yaptığı ve kendisinin yanında bulunduğu fotoğraf,

36 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM’ün plaket verirken çekilmiş fotoğrafı, 

37 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında yanında bulunan Hüseyin GÖRÜM’ÜN konuşma yaptığı fotoğraf,

38 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında yanında bulunan Hüseyin GÖRÜM’ün konuşma yaptığı fotoğraf,

39 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile birlikte tribünde çekilmiş fotoğrafı,

40 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile birlikte tribünde çekilmiş fotoğrafı,

41 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile birlikte tribünde çekilmiş fotoğrafı,

42 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile birlikte tribünde çekilmiş fotoğrafı,

45 numaralı fotoğrafta Hüseyin GÖRÜM ve birçok şahsın 40 tane küçük resimlerinin bulunduğu indeks,

47 numaralı fotoğrafta Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile birlikte çekilmiş fotoğrafı,

48 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ’ın 2.sınıf Emniyet müdürüyle Taksim meydanında çekilmiş resmi,

49 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ ve Hüseyin GÖRÜM’ün ismi bilinmeyen 2.sınıf Emniyet Müdürüyle çekilmiş fotoğrafı,

55 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ’ın Kuvayı Milliyeçelengi önünde çekilmiş resmi,

56 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ ve Hüseyin GÖRÜM’ün Kuvayı Milliyeçelengi önünde birçok kişiyle çekilmiş resmi,

57 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ ve Hüseyin GÖRÜM’ün Kuvayı Milliyeçelengi önünde birçok kişiyle çekilmiş resmi,

58 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ ve Hüseyin GÖRÜM’ün ismi bilinmeyen 2.sınıf Emniyet Müdürüyle çekilmiş fotoğrafı,

59 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ’ın resmi,

60 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ’ın Kuvayı Milliyeçelengi önünde çekilmiş resmi,

72 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ ve Hüseyin GÖRÜM’ün Kuvayı Milliyeçelengi önünde birçok kişiyle çekilmiş resmi,

74 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ’ın resmi,

88 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ’ın resmi,

187 numaralı fotoğrafın Mehmet Fikri KARADAĞ’ın Kuvayı Milliyeçelengi önünde A4 ebadındaki kâğıda basılmış resmi,

188 numaralı fotoğrafın Mehmet Fikri KARADAĞ’ın Kuvayı Milliyeçelengi önünde A4 ebadındaki kâğıda basılmış resmi,

189 numaralı fotoğrafın Mehmet Fikri KARADAĞ’ın A4 ebatındaki kağıda basılmış resmi,

190 numaralı fotoğrafta Kuvayı Milliyeçelenginin A4 ebatındaki kağıda basılmış resmi,

191 numaralı fotoğrafta M.Fikri KARADAĞ ve Hüseyin GÖRÜM’ün Kuvayı Milliye çelengininde bulunduğu birçok çelenkin önünde 3 şahısla birlikte çekilmiş A4 ebatındaki kâğıda basılmış resmi,

192 numaralı fotoğrafın Mehmet Fikri KARADAĞ’ın A4 ebadındaki kağıda basılmış resmi,

193 numaralı fotoğrafın Mehmet Fikri KARADAĞ’ın A4 ebadındaki kağıda basılmış resmi,

194 numaralı fotoğrafta Kuvayı Milliyeçelenginin A4 ebadındaki kağıda basılmış resmi,

195 numaralı fotoğrafın Mehmet Fikri KARADAĞ’ın A4 ebadındaki kağıda basılmış resmi,

196 numaralı fotoğrafın Mehmet Fikri KARADAĞ’ın A4 ebadındaki kağıda basılmış resmi,

197 numaralı fotoğrafın Mehmet Fikri KARADAĞ’ın Kuvayı Milliyeçelengi önünde A4 ebadındaki kâğıda basılmış resmi,

198 numaralı fotoğrafın Mehmet Fikri KARADAĞ’ın Kuvayı Milliyeçelengi önünde A4 ebadındaki kâğıda basılmış resmi,

2- Toplam 5 sayfada birçok isim hakkında istihbarı not içeren numaralandırılmış doküman incelendiğinde Hakan G., Fatih T., Şükrü E., Ercan Y., Bahaüin S., Yüksel B., Av.Hasan B., Av.Aydın Ç., Nezihe D., Mefkure Y., Adnan Y., Nursal T., Metin D., Ufuk E., Cemil E., Anjel, Cevat T., Hacı Seyit A., Aydın O., Doğan Y., Şeyma Ö., Abdurrahman A. ve Taner K. isimli şahıslar hakkında istihbari notların yazılı olduğu görülmüştür.

3-) Mavi renkli üzerinde Fihrist yazılı telefon Rehberi incelendiğinde

Ali ÖZOĞLU isminin yanına (genel yay.yön) notunun düşüldüğü 

Av.Alparslan ASLAN 

Ali KUTLU (mersin) 

Ali Çevik YİĞİT isminin yanına (Çerkezköy ADD bşk) şeklinde notun düşüldüğü 

1.in.ORDU.İSTB.Baş. 

Can ÖZERAY isminin yanına (komutan) şeklinde notun düşüldüğü 

Deniz POYRAZ isminin altında (Türkeli Gen.Sekr.) şeklinde notun düşüldüğü 

Doğukan GÖNÜZ isminin altına (Teğmen-Tuzla) şeklinde notun düşüldüğü 

Emin Ersöz isminin altında (Piyade Yarbay) notunun düşüldüğü 

E.BİN.BAŞI EROL ÇETİNKAYA 

Hatice BAHTİYAR isminin altında genel müdür şeklinde notun 

Hasan KUNDAKÇI isminin altına (Onursal Başkan) şeklinde notun düşüldüğü 

Hasan ALAGÖZ isminin yanına (Murat komutanı) şeklinde notun düşüldüğü

İsmail PAKER isminin yanına (Hoca) şeklinde notun düşüldüğü 

Kuddisi OKKIR isminin altına (Teknopark Gn.Md.) şeklinde notun düşüldüğü

Kemal KERİNÇSİZ isminin yanına (Av.) şeklinde notun düşüldüğü 

M. K. isminin altına (Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Harek.Dern.) şeklinde notun düşüldüğü 

Laz Nizam isminin yanına (Aytemiz) şeklinde notun düşüldüğü 

Oktay YILDIRIM isminin altına (Çekmeköy komutanı) şeklinde notun düşüldüğü 

Sadettin T.

Yasin GÖRÜM isimli şahısların telefon numaralarının yazıldığı görülmüştür.

Osman UÇAR isminin altına (Jandarma Yarbay-Şırnak) notunun yazılı olduğu, 

4-) Bir adet kapağının arkasında yazarın imzası bulunan Şifre Çözüldü isimli kitap incelendiğinde;

Şifre çözüldü isimli kitabın kapak kısmında “İsimler semboldür herkes bize hizmet  eder” “MASONLARDAN TÜRKİYE’YE KANLI HEDİYE” ve ASALA PKK yazılarının yer aldığı,  yazarının 01.07.2008 günü yakalanarak gözaltına alınan Ali ÖZOĞLU olduğu, ŞİFRE ÇÖZÜLDÜ isimli kitabın kapak sayfasın arkasında  el yazısıyla “Birlikte  ölüme koştuğum can yoldaşım İbrahim Özcan’a en içten sevgimle” notunun altında  Ali Özoğlu 02/01/2006 tarihinin ve Ali ÖZOĞLU’NUN imzasının yer aldığı görülmüştür.

5-) Bir Adet Kuvayı MilliyeFlamasının incelendiğinde, A5 kağıt ebadında beyaz zemin üzerine iki yüzünde de Kuvayı Milliye logosunun yer aldığı görülmüştür.

6-)Toplam3 ayfadan oluşan numaralandırılmış TÜRKİYEYİ YÖNETENLERİN ETNİK KÖKENLERİ başlıklı yazının bulunduğu doküman incelendiğinde; Recep Tayyip ERDOĞAN, TBMM Başkanı Bülent ARINÇ, Dışişleri Bakanı Abdullah GÜL, İçişleri Bakanı Abdulkadir AKSU, Milli Eğitim Bakanı Hüseyin ÇELİK, Başbakan Yardımcısı Dengir FIRAT, Bayındırlık ve İskan Bakanı Zeki ERGEZEN,  Başbakanın Danışmanları, 1.Danışman (isim belirtilmemiş), 2.Danışman Cüneyd ZAPSU, 3.Danışma (isim belirtilmemiş), 4.danışman (isim belirtilmemiş), Namık TAN, Baki İLKİN ve Uğur ZİYAL hakkında hukuka aykırı olarak kişisel verilerinin kaydedildiği görülmüştür. 
7-) 11 sayfadan oluşan ajanda sayfasına yazılı not defteri incelendiğinde;

1 numaralı (1 Ocak ibareli) sayfanın ön yüzünde Hüseyin B. isminin altında 0533 …… numaralı telefonun yer aldığı, telefon numarasının altında Askeri strateji uzmanı, adres alınacak şeklinde notun bulunduğu,

2 numaralı sayfanın ön yüzünden başlayıp 5 numaralı sayfanın önyüzüne kadar devam eden yazıda;

“Bizler ülkenin içinde bulunduğu dünyada seyreden hızlı gelişmeler karşısında kendimize ülke genelinde oluşan sıkıntılı gelişmelerin ve bölgesel gelişmelerin ileride ülkemize ve bütün Türk camiasına uzun vadede çok büyük sıkıntılar ve çok büyük sıkıntılar ve üniter yapı hızı yok edecek gelişmelerin dış güçler ve işbirlikçilerinin planlı koordineli çalışmalarını endişeyle takip etmekteyiz. İçinde bulunduğumuz 2000 li yılda hızlı bir şekilde ülkemizi dış güçler yerli iş birlikçileriyle beraber ekonomik-siyasi-kültürel-sosyal alanda yoğun bir şekilde kuşatmaktadır. Nihat G., Arif İ. K., rahmetli Muzaffer Ö. gibi birçok insanlarımızla beraber Kuvayı Milliye ruhunu ülkemizin içinde bulunduğu durum göz önüne alındığında halkımızın bu konularda şuur sahibi yapmak ve duyarlı kılmak için tüm Marmara genelinde kadrolar kurarak çalışmaya başlanmıştır. Hüseyin GÖRÜM alarak Ankara’ya ilk götürüldüğümde bazı değerli büyüklerime şunu söyledim. Beni ve bazı arkadaşlarımın akademik hiçbir kariyerimiz ve unvanımız yok ama bizler halkın ve sokağın dilini. Bazı arkadaşlarımızla beraber Ankara’daki bazı toplantılarda akademik ve üst düzey üsHü

büyüklerimize bu konuları muhtelif defalar dile getirdik. Çünkü bizler sokakları dinliyorduk, İst – muhtelif semtlerinde Kuvayı Milliyetabelaları astık, o kadar çok olumlu reaksiyon aldık ki bir ara Türkiye’nin sanki tüm bilgileri bizde toplanıyordu, bu bilgilerimizi paylaşmak istediğimiz büyüklerimiz bizlerden uzaklaşmaya başladı çünkü onlar gerçekle yüzyüze gelmeye korkuyorlardı, bizler ta o zaman ülkemizi de ve bölgemizdeki gelişmelerin bugünkü çok sıkıntılı gelişme ve hareketlerin cereyan edeceğini kendilerine muhtelif defalar anlaüık. 2005 yılı itibariyle bölgesel ve ülkemizin karşı karşıya kaldığı sıkıntılar bizlerin o zaman yaptığımız çalışmanın ne kadar zaruri olduğunu bir kez daha kanıtlamıştır.

Not: Bize sizleri destek veriyoruz diye gelen kişiler dr. Askr, prof. – polis- işçi-mühendis-öğrenci-esnaf ve bazı kamu yöneticileri bütün çarpık ve yozlaşmış ilişkileri bizlerle belgeli olarak paylaşıyorlardı. Paylaşmalarının yegane sebebi tabelalarda Kuvayı Milliye yazmasıydı. Bizler her yerde Kuvayı Milliye olarak Türkiye Cumhuriyeti devletini yeniden yapılandırmak, zaman aşımını dikkate almadan geçmişte yolsuzluk yapanlardan, soygun çetesi oluşturarak yada tek başlarına kamu yada siyasi güç kullanarak devleti kurumları ve / veya milleti soyan gasp edenlerle bunlara her ne amaçla olursa olsun göz yumanlardan. Siyasi iktidar uğruna yanlış politika uygulayarak devletin ve toplumun bu duruma düşmesine sebep olanların tamamından hesap sormayı sebepsiz ve haksız kazançların millet adına geri alınmasını sağlayacak düzenlemelerin yapıp derhal uygulanmasını sağlamak ve bağımsızlık savaşımızın olmazsa olmazlarından olan hıyaneti vataniye kanunu yeniden yürürlüğe koymak için biz Kuvayı milliyeciler son nefesimize kadar çalışacağız. Katılmaktan ve içine katılmaktan onur duyduğumuz VATANSEVER KUVVETLER GÜÇ BİRLİĞİ HAREKETİ içerisinde de aynı inanç ve azimle çalışmaya son nefesimize kadar devam edeceğimizi milletimize arz ederiz.” Yazısının yer aldığı, yazının altında üzeri çizilmiş Hüseyin GÖRÜM, İbrahim ÖZCAN, Yasin GÖRÜM, Ersin P. isimlerinin yer aldığı, bu isimlerinde altında Hüseyin GÖRÜM, İbrahim ÖZCAN, toplantıya F.B liler vakfı A. Y. yazısının yer aldığı, .

8-)Kuvayı Milliye Harekatı içerikli toplam 2 Yaprak 4 sayfadan oluşan numaralandırılmış doküman incelenmesinde Binnar K.isminin ve imzasının yer aldığı, el yazısıyla yazılmış, Kuvayı Milliye hareketi hakkındaki notlar olduğu, 

9-) Bir sayfadan oluşan VATAN TÜRKÜSÜ başlıklı Şiir incelenmesinde;

Üzerinde 8.5.2005 tarihi bulunan, VATAN TÜRKÜSÜ başlıklı şiirin sonunda “gönül dostlarımla kalp kalbe beraber olduğum bu bahar günün anısına Hüseyin GÖRÜM ağabeyime en kalbi duygularımla” Oktay YILDIRIM isminin ve imzasının bulunduğu anlaşılmıştır.

10-) 12 sayfadan oluşan numaralandırılmış ULUSA ÇAĞRI başlıklı yazının bulunduğu doküman incelenmesinde;
1.sayfada I.HEDEF başlığı altında “Türkiye Cumhuriyeti’nin bağımsızlığını, egemenliğini ve ulus esasına dayalı üniter yapının bütünlüğünü koruyarak, Türkiye’yi çağdaş uygarlık düzeyine ulaşmış güçlü ve müreffeh bir ülke yapmak” yazısının yer aldığı,

12.sayfanın son kısmında ise Kuvayı Milliye ruhuyla yendine topyekün bir milli kurtuluş duyarlılığı ve stratejisi yaratılmalıdır. Ve cumhuriyet yeniden “bilhassa kimsesizlerin kimsesi” olmalıdır yazısıyla son bulduğu anlaşılmıştır.

11-) numaralandırılmış 6 Adet kartvizit incelenmesinde; 

2 numaralı kartvizitin Kuvayı Milliye Mehmet Fikri KARADAĞ Kuvayı MilliyeGenel Başkanı yazdığı 

3 numaralı kartvizitin Vatansever Kuvvetler Güç Birliği Hareketi Derneği Nihat GÜRKAN Teşkilatlardan Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı yazdığı

12-) Numaralandırılmış Toplam 12 Adet Not Bandı incelenmesinde;

9 numaralı Not kağıdının üst kısmında Fikri KARADAĞ P.Kur.Kd.Alb. 6.ncı.P.Tug.K.Yrd. antentinin yer aldığı not kağıdı olduğu anlaşılmıştır.

13-) Numaralandırılmış 3 Adet zarf içerisinde fotoğraf negatifleri incelenmesinde;

1 numaralı fotoğraf negatifleri tab ettirildiğinde, tarafımızdan 253 den 290 a kadar numaralandırılan fotoğraflarda Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile çektirilmiş fotoğrafların olduğu,

2 numaralı fotoğraf negatifleri tab ettirildiğinde, tarafımızdan 218 den 252 ye kadar numaralandırılan fotoğraflarda,240-249 arası ve  219,220,221,222,224,225,226 numaralı fotoğrafların Mehmet Fikri KARADAĞ, Hüseyin GÖRÜM, Durmuş Ali ÖZOĞLU, İbrahim ÖZCAN ve yanındaki bir grup insanın yayınevinde çektirdikleri fotoğraflar olduğu, (Kuvayı Milliye bez flaması   yanındaki tabelada Genel Yayın Yönetmeni ibareli levhanın bulunduğu), diğer fotoğraflarda ise Mehmet Fikri KARADAĞ, Durmuş Ali ÖZOĞLU, Hüseyin GÖRÜM ve İbrahim ÖZCAN’ın çektirmiş oldukları fotoğraflar olduğu,

3 numaralı fotoğraf negatifleri tab ettirildiğinde, tarafımızdan 211 den 217 ye kadar numaralandırılan fotoğraflarda Kemer Country de düzenlenen at yarışında Hüseyin GÖRÜM ile çektirilmiş fotoğrafların olduğu görülmüştür.

Ayrıca Kadıköy ilçesi Atatürk Cad.Deniz Sok. No.1 Burakbey otoparkı sayılı adreste 01.07.2008 tarihinde yapılan aramada;

-(1) adet çanta içerisinde (1) adet telefon defteri bulunarak el konulmuştur. Söz konusu telefon defteri incelendiğinde;  yukarıdaki fihriste yer alan şahısların isimlerinden farklı olarak;

Anıl Ç. 

Binnar K. isminin yanında “K.Hal.Eg.

Doğukan U. isminin ve telefonunun yazıldığı, ismin yanına teğmen olarak not düşüldüğü, Prof.Emin GÜRSES, Fikri KARADAĞ, Cenk B.Başı, Hasan KUNDAKÇI, Halil M. Top. Bin.2.inci Zırh Tug. İsmail D. isminin yanına Kuvayı Milliye Koordinatörü, Kahraman ŞAHİN, Mehmet Vakıf DÖVÜŞÇÜ, Oktay YILDIRIM isminin yanına Çekmeköy yazıldığı, Sezayi K. İsimli şahısların telefonlarının bulunduğu görülmüştür.

Aynı çanta içerisinde kapak kısmında Hukukun Üstünlüğü Platformu yazan 1 adet küçük yeşil kapaklı ajanda incelendiğinde 

*08–09 Şubat tarihli sayfalarda;

Şahin Y. Diyarbakır isminin altında 0535………–0544……. numaralı telefonların bulunduğu,

Mehmet K. Urfa isminin altında 0544…… numaralı telefonların bulunduğu,

15-16 Şubat tarihli sayfalarda; “Sultanbeyli Ersoy hastanesinin arkası yurt olarak kullanıyorlar, Adıyaman tarikat eğitimi veriliyor, beyin yıkama yeri” şeklinde notun bulunduğu, bu notun altına çizgi çekilerek yeni bir notun yazıldığı, söz konusu notta Yaşar D. ev 576….- 535……. telefonlarının altında Fethullah cemaat toplantıları düzenliyor dergi…..

Hasan K. Alb.(kaplan lakabı) Dr. Abdullah S. Barzaninin sağ kolu, görüşür, para işini  Not edin, Pienef te sondan üçüncü albay, 
 17-19 Şubat tarihli sayfalarda Özel kuvvetlerden kovulan başçavuşlar güvenlik yapıyorlar,

Ajandanın NOT yazan en son sayfasında Ali ÖZOĞLU isminin altında 02125264969-519 84 85 numaralı telefonun yer aldığı anlaşılmıştır.

Aynı Çanta içerisinde 22 Adet Kartvizit incelenmesinde,

4 numaralı kartvizitin Vatan Halkın Günlük gazetesi Abdullah A. yönetim kurulu başkanına ait telefon ve adresin yazılı olduğu kartvizit,

5 numaralı kartvizitin Anadolu Aydınlar ocağı Aynur S. Başkan Yardımcısına ait telefon ve adresin yazılı olduğu kartvizit

8 numaralı kartvizitin Üsküdar gazetesi şirketler grubu Adnan O. yönetim kurulu başkanına ait telefon ve adresin yazılı olduğu kartvizit,

12 numaralı kartvizitin Toplumsal Dönüşüm Yayınları Ali ÖZOĞLU Genel Yayın Yönetmenine ait telefon ve adresin yazılı olduğu kartvizit,

Aynı Çanta içerisinde 11 adet not alınmış kağıt incelenmesinde;

Tarafımızdan (1) numarası verilen not kağıdında Ali ÖZOĞLU yazdığı, ismin.

-Tarafımızdan (2) numarası verilen not kağıdında Halil M. Topçu Binbaşı Hrk.Eğt.Sb. 2 nci Zırhlı Tugay Topçu Tabur Komutanlığı Maltepe yazdığı görülmüştür.

Şüpheli İbrahim ÖZCAN’ ın el konulan 15 Adet CD’lerin yapılan incelemede;

1 numara CD içersinde toplam 10:00 dakikalık video bulunmakta olup, 31 Temmuz 2005 tarihinde Kemer Country de düzenlenen Kuvayı Milliye Kupasında, Hüseyin GORUM konuşma yaparken ve plaket verirken İbrahim Özcan yanında bulunduğu video,

3 numaralı CD içersinde toplam 53.09 dakikalık video bulunmakta olup, 31 Temmuz 2005 tarihinde Kemer Country de düzenlenen Kuvayı Milliye Kupasında, Hüseyin GORUM konuşma yaparken ve plaket verirken İbrahim Özcan yanında bulunduğu video,

6 numaralı CD içersinde  Ankara FOTOLAR adında bir klasör bulunmakta olup, İbrahim ÖZCAN'in Berk Yayım Dağıtım ibaresi bulunan yerde, Ailesi ile ve Anıtkabir Cumhuriyet yürüyüşü görüntüleri bulunan toplam 229 resim,

8 numaralı DVD içersinde Ali ÖZOĞLU’nun konuk olarak katıldığı ART TV'DE yayınlanan düşünme zamanı isimli programdaki konuşmaları bulunduğu, 

Şüpheli İbrahim ÖZCAN’ın ikametinde yapılan aramada el konulan 20 Adet CD’nin yapılan incelemelerinde;

6 numaralı CD içersinde toplam 10:00 dakikalık video bulunmakta olup, 31 Temmuz 2005 tarihinde Kemer Country de düzenlenen Kuvayı Milliye Kupasında, Hüseyin GORÜM konuşma yaparken ve plaket verirken İbrahim Özcan yanında bulunduğu video,

8 numaralı CD içersinde toplam 53.09 dakikalık Video bulunmakta olup, Kuvayı Milliye Konferansında Prof. Dr. Anıl C. ve M. Fikri KARADAĞ'IN konuşmaları,

9 numaralı CD içersinde toplam 6 klasör bulunmakta olup,

Birinci Klasör adi Ortodoks kilisesi olarak adlandırıldığı, klasörün içerisinde kilisede Pas. a Ümit ERENEROL ile birlikte M. Fikri KARADAG, Hüseyin GORUM, Muzaffer TEKİN İbrahim ÖZCAN ve ismi bilinmeyen birkaç şahıs ile birlikte çekilmiş, toplam 48 adet resim,

ikinci Klasor 080505 ŞİLE gezisi olarak adlandırıldığı, klasörün içerisinde M. Fikri KARADAG, Hüseyin GORUM, Oktay YILDIRIM, Muzaffer TEKiN, İbrahim ÖZCAN ve isimi bilinmeyen birkaç. Şahıs ile çekilmiş toplam 190 adet resim,

Üçüncü Klasör 190505 FABRİKA olarak adlandırıldığı, klasörün içerisinde Hüseyin GORUM, Muzaffer TEKİN, İbrahim ÖZCAN ve ismi bilinmeyen birkaç şahısla çekilmiş. Toplam 16 adet resim,

Dördüncü Klasör 210505 ONUR KONFERANS olarak adlandırıldığı, klasörün içerisinde Türk Dünyası Araştırmalar Vakfında yapılan "Arizona Kızılderileri dilleri ve Kültürleriyle Türk Kültürünün Benzerlikleri" ile alakalı olarak yapılan panelde konuşmacı, Hüseyin GORUM, Muzaffer TEKİN, İbrahim ÖZCAN ve ismi bilinmeyen birkaç şahıs ile çekilmiş, toplam 44 adet resim,

Beşinci Klasör 280405 ANITKABİR olarak adlandırıldığı, klasörün içerisinde Hüseyin GORUM ile İbrahim ÖZCAN traş olurken ve Anıtkabirde yan yana çekilmiş görüntüleri içeren toplam 58 Adet resim,

Altıncı Klasör Kemer Country olarak adlandırıldığı, klasörün içerisinde Kemer Country de düzenlenen Kuvayı Milliye Kupamda Hüseyin GÖRÜM konuşma yaparken ve plaket verirken IBRAHİM ÖZCAN yanında bulunduğu, ismi bilinmeyen birkaç şahıs ile birlikte çekilmiş toplam 51 adet resim,

10 numaralı CD içersinde toplam 59.04 dakikalık video bulunmakta olup, içerisinde Kuvayı Milliye Konferansında Prof. Dr. Anıl CECEN ve M. Fikri KARADA6'in konuşmalar yer almakta,

11 numaralı CD içersinde 58.17 dakikalık video olup, başlangıçta Kuvayı MilliyeKonferansı 08 Ekim 2005 yazısı geçmekte, Hüseyin GÖRÜM ve Prof. Anıl ÇECEN' nin konuşmaları yer almakta,

12 numaralı CD içersinde, toplam 58.17 dakikalık video olup, başlangıçta Kuvayı Milliye Konferansı 08 Ekim 2005 yazısı geçmekte, Hüseyin GORÜM ve Prof. Anıl CECEN' nin konuşmaları yer almaktadır.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:6876, 29.12.2007  tarihinde Mehmet...? ile yaptığı telefon  görüşmedesinde özetle; İ. ÖZCAN’ ın “Mehmet paketlerin yola çıkmış” “... Ali söylemiş listeyi ben yapmıştım onlara” “Zaten Savcıya Jandarmaya, Emniyete” dediği, Mehmet’in “Tamam ben gerekenin hepsini yaparım tamam” dediği, İ. ÖZCAN’ ın “Muratı ziyaret ettiniz mi” dediği, Mehmet’ in “görüştüm daha karşılaşma yapamadım haftaya görüşür kendisini ... Asayiş bölge komutanı gelmişti” “Ondan dolayı gidemedim” dediği, İ. ÖZCAN’ ın “Tamam Binbaşıdan onu ziyaret ette” “Çocuğu boş bırakma Memet” dediği,

Tape No:6877, 31.12.2007 tarihinde YAŞAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; YAŞAR’ın “Hani bir nokta yapan şeyimiz var ya” “Onu buraya alalım bir ara sende bi gel yav” “Yav gel bizim dağlar güzel” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Güzeldir sizin oralar güzeldir, sen bi git gelde dışarı oraya biz Karargah kuralım yav sizin oraya” dediği, YAŞAR’ın “Ha kuralım da bi yukarı karargah kuralım Şenpazara kuralım” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Valla kuralım hiç şey değil sen bir dışarı git gel hele” “…orası istiklal savaşında silah cephanesinin en iyi güzergahı orasıydı” “İstiklal savaşının zafer yolu denilen bir yolu vardır o ,Ankara üzeri üzerinden savaşta zafer yolu üzeri o yoldan taşınmıştır zaten bütün cephanelik” dediği, YAŞAR’ın “…gizli yerler tanımaya çalışıyorum,” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Geliriz gezeriz dolaşırız kurumları dolaşırız Hakimini Savcısını Belediye başkanını Jandarmasını hepsini bir dolaşırız Emniyetini” dediği, YAŞAR’ın “Tabi Jandarmayı bir dolaş yani” dediği,

Tape No:6878, 03.01.2008 tarihinde M. K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN'ın “M. ne var ne oldu ya Diyarbakırda bu nedir yav”,  ”Şeyi bir arasana bi Şahini ben arıyorum telefonları şey etmiyo”  dediği, M.K.’in “Tabi tabi Muratın yanındaydım” dediği, İ. ÖZCAN'ın “Kimlen gittin” dediği, M.K.’in “Yanlız gittim öbür çünkü denetleme  var diye haftaya gidecez” “Orda  orda yanında bir şey olsun diye Kundakçı paşayıda aradım görüştüm” dediği, İ. ÖZCAN'ın “Kundakçı paşayla iyi yaptın” dediği, M.K.’in  “Birkişi daha vardı bilinçli yaptım yani”  dediği, İ. ÖZCAN'ın “İyi yaptın güzel yaptın, Memet şeylerini gönderiyorum” “bak Başsavcıya” “Albaya, Jandarma komutanına Emniyete” “Tamam sen işte kafana göre şey et” “Bide bizim çocuğa şey olarak götür bana bunu, bunları gönderdi ben size intikal eüirmekle görevliyim”  dediği,  

Tape No:6802, 05.01.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Durmuş Ali'nin “O malzemeleri” “He o bişeyden bahseüi bu Kızılayla ilgili” “Seninlede konusmuş galiba” “Dedim ben İbrahimden öğrenirim detayları" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Tamam şimdi bak Erzurumdaki vatandaşlar konuştular diyalog a geç ara” “He ara bana haber eüiler ara” “Ara tamam hepsiyle konuşmuş bide şey söylicem bugün bu Özalla ilgili Çekmece  de o tarafta Silivride oturan adam var dedim ya Hoca” “He ne zaman istersen Silivriden geçelim istersen onu bi görüşelim he" dediği,  Durmuş Ali'nin “O arada Mehmet şey yapmış olur onlarıda  vermiş olur onunlada görüşürüz” “O şeyleri afişleri filan" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Vermiş mi" dediği,  Durmuş Ali'nin “Yok verecek ya pazartesi günü" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Asayiş emniyet müdürlüğü vercek ben Mehmet e kime vereceğini söyledim Asayiş emniyet müdürlüğü” “İl Jandarma alayı, başyardımcısı” “Vali yardımcısı hakim” “Bunlara verilecek bide Alfetiye göndericek alfetideki binbaşıya gönderecek" dediği, Durmuş Ali'nin “Sende Muratlan bi görüş" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Zaten görüştürmüş o Mehmet dedi ki  ben dedi Hasan paşaylada görüştürdüm onu dedi”  “Ya rahat konuş çocuk tabi rahat konuş Kundakçıyla  görüştüm demin iyi dedi iyi yapmışsın aferin” “İyi yapmışın albayıda alıp gelicem dedi ... tamam iyi yapmışsın" dediği,  Durmuş Ali'nin “Bu kızılay meselesi o çocuğu tanıyormusun sen kim o" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Tamam sen ara abicim görüşün zaten  bi geçeriz biz bugüne geçicez o tarafa” dediği,

Tape No:6879, 06.01.2008 tarihinde M. K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN'ın “…geldimi malzemeler” “Emniyet Müdürüne bak Emniyet müdürüne vermeyeceksin, G.. vereceksin Asayiş Emniyet Müdürüne” “Ha G.. götürüyorsun selam söylüyorsun” “Yarin onları sen dağıtırsın o zaman” dediği, 
Tape No:6880, 08.01.2008 tarihinde V. U. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; V.U.’ın  “İbrahim yav, bizde iyi bir iş düştü işte hep beraber yiyelim şu işten paramızı“  dediği, İ. ÖZCAN’ın “Yarin ben yarin bölge komutanlığına gidecem bende yani...” “Bölge komutanlığına Jandarma bölge komutanlığına” dediği, V.U.’ın  “Yav bizimde işimiz bölge komutanlığında o zaman bir akşam görüşelim” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Sen cezalısın abi kuzuyu getirmeden gelme” “Telefonda konuşmayak” dediği, V.U.’ın  “Konuşmayacaz senin telefonunu bir arkadaşıma verecem ben”  dediği, İ. ÖZCAN’ın “Yok verme kimseye sende kalsın” dediği, V.U.’ın “O zaman nasıl görüşecez...” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Arkadaşınla beraber gelirsin görüşürüz doğrusu öyle olur” dediği, V.U.’ın  “Bizden et istediler et ilen ilgili kasaptan”  dediği, 

Tape No:6813, 10.01.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın  “Erzurum u ara abi” “Erzurum da kini aradın mı" dediği, 
Tape No:6881, 12.01.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “…senle Urfa dan geldiğimizden beri birşey konuştuk hiç senden bir ses gelmedi ben diğerleriyle konuştum baktım sigara operasyonları başlamış Muratti 1 milyondu ya” “Hı şimdi operasyonları başlamış yine yüzbin karton ellibin karton beşyüzbin karton neymiş maddi geliri PKK ya kaynak sağlıyormuş biz söylerken bu ibneler bizi niye dinlemiyor ki” “Ya ne demek yani şimdi bu a.. k.. i… biz anlattık gittik gezdik gördük hepsini birşeyler dinledik hı birileriyle konuştuk bir kaç kişilerle konuştuk” “Sesin nereden geleceğine baktık şimdi sesler farklı yerden geliyor her ne yapıyorsa sen ne yapıyorsun” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Sen boşver şimdi ses doğru yerden mi geliyor yanlış yerden mi geliyor onu söyle” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Yok sesler benim ummadığım yerden gelmeye başladı hiç ummadığım yerden” “Bak mıknatısta bir grup var biliyorsun MS grubu onun” dediği,
D. A. ÖZOĞLU’nun “Ya İbo sorduğum soruya bir cevap ver ya” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Doğru yerden cevap gelmiyor gelmiyor” “Ha birini denemek için bu muhabbeti konuştum o da bir noktada götünün altında da bir güzel koltuk var biliyor musun” “Hı neyse hiç ummadığım yerden cevap geldi neyse dedi ki bir gün sonra duyarsın dedi bazı şeyleri duyduk ama şimdi insanı üzen ne biliyor musun” “Bitmiş çok adam bitmiş grubun başındakilerin çoğu yavşak ibne menfaat ve çıkarları için bu ülkeyi satan orospu çocukları konumu ne olursa olsun bir dünya adam var öyle bir gün bir tanesi de oturuyorum böyle karşımda amcık beni de tanımıyor bir yerde de işte bir üst düzeyde oturuyor ben de ..... bu kadar garip işte bu işler bunun içinde bazı bağlantılarına da baktığın zaman bir yerlere kadar gidiyor .... ..... kadar gidiyor bunlar üzücü şeyler biliyor musun” “Ben üzülmüyorum bundan sonra kimseye acımak yok” “Ya babamın oğlu olsun acımak yok yemin ediyorum acımak yok” “Albayı niye tevkif ettiler albayı Jandarma albayını niye tevkif ettiler” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Ya İbo bu iktidarla edecekler hepsini yapacaklar bunlar” dediği, İ. ÖZCAN’ın “İktidarla değil o ibne bir dünya bilmem kim ha o iktidara da yakın adamlarla çok iyi biliyor musun onu da biliyor musun” “Dün akşam Tayyip ERDOĞAN bak yerini söylüyorum sana iyi dinle Tuzla Tuzla Aydınlı köyü gizlibahçe villa numarasını da söyleyeyim mi saat kaçta kimlerle olduğunu da dün” “Değiştirmiyor da bizim işte şimdi beni konuşturma öbür tarafına birşey değişmesi lazım herkes tavrını koyacak şeklini rengini belli edecek götünü yiyeyim ayağı yok ikili politika yok dansöz politikası yok kıvrak politika yok ya varsın ya yoksun” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Kaç kişi bulacağız böyle” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Fark etmez 4 kişi çok” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Vurmayan bir sen varsın bir ben varım lan beni konuşturma” dediği, İ. ÖZCAN’ın “4 kişi çok çok bak dediğim lafı iyi anla 4 kişi çok gerisini sen hesap et 4 kişi çok” “Dediğimi anladın mı” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Anladım İbo” dediği, İ. ÖZCAN’ın “İşi çok gerisini sen hesap et” “Bak başını senin yazını burada bak ben sana açık söylüyorum dün akşam senin yazını kimler okudu biliyor musun” “Tayyip ERDOĞAN bu Terörle Mücadeleyi kapattı biliyor musun haberin var mı Emniyet Terörle Mücadele fes haberin var mı senin var mı” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Peki onun yerine ne koydular abicim” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Bak ben dün akşam bu işin uzmanı 3-4 tane insanla oturuyordum bu işe 20 yılını vermiş insanlar örgüt işte örgütler üzerine çalışmış uzman insanlarla senin dün akşam ki yazını okutturdum biliyor musun onlara” “Dayı diyorlar konuşmak yok bundan sonra icra gerisi yalan” “Sorgulayanda buraya geldi anlattı bazı şeyleri anlattı tabi bazı şeyleri anlattı şimdi Tayyip ERDOĞAN dedi eğer Başbakan olduğu zaman en başta yok edeceği kurum bizdik dedi abi bizi yok etti dedi Terörle Mücadele Terörle Mücadele Emniyet teşkilatı ıiçerisinde ki ben sana geçen gün birşey söyledim Emnietçilerin cep telefonu ile ilgili” “Senin bu ben bazen ben sana birşey söylüyorum da senin bir kulağından giriyor bir kulağından çıkıyor bana öyle geliyor artık” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Şimdi ben sana birşey söyleyim bir kulağımdan girip bir kulağımdan çıkıyor diyorsun da ne yapacaz abi o heriflerin” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Alıp gerekli yerlerle paylaşacaksın gerekli insanlar gerekli şekilde hareket edecek etmiyorsa birileri hareket eder birileri hareket ettiği zaman birilerini çok fena bağlar direk bağlar direk bağlar direk demek istediğimi iyi anlıyorsun direk bağlar aracı falan yok direk bağlar” “Konuşma devri bitti yazılar artık bundan sonra kağıtta hani bir laf varya laf havada yazı kağıtta bundan sonra da eylem zamanı icraat zamanı şimdi oydu buydu falanı filanı yok bu ibnelere yol verildiği sürece her kim yol veriyorsa her kim ki bak kim ki her kim ki yani hangi konum da” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Bir dakika birşey söyleyecem kardeş bir dakika birşey söyleyecem şimdi diyorsun ki bir kulağından giriyor bir kulağından çıkıyor bu adamlar dert yanıyor bunu fes edildi filan diye iki tanesi gelsin de bir anlatsın şunları ya icraat yapalım o zaman” “Olup biteni şu bahsettiğin şeyi anlatsın abi nasıl fes ettiler onu anlatsında bir icraat yapalım o zaman ya” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Emniyet teşkilatının terörle birimleri fes edildi bunu bil başbakanın emriyle yaz istersen ne kadar emniyetçi tanıyorsan sor İstanbul Vali Yardımcısına sor kime sorarsan sor hepsini asayişin muhabbetine bağladılar bunu özellikle bağladılar bu adamı terör de sorgulayan adamlar buradaydı sor bakayım ara o vali yardımcısını sor deki İstanbul da Terörle Mücadeleye bir tane sembolik ekip kaldı Terörle Mücadele ne iş yapar kaç tane ekibi var bir sorsana” “Adamlar karakolda nöbet tutuyor nöbet 20 yıl terörle mücadele işinde çalışan adamlar karakolda nöbet tutuyor şimdi 20 yaşında 30 yaşında gelen o körpe Fettullahçı anasının a.. k.. çocuğu mu terörle mücadelede iş yapacak” “...şimdi bu gelen zaten bakan o Abdülkadir AKSU dandaha sinsi bir o.. çocuğu” “Şimdi ama bir de birşey var biliyor musun kim kime nasıl güveniyor merak ediyorum” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Kimse kimseye güvenmiyor İbo fark etmiyor musun hala” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Fark etmiyor hı o zaman şimdi Emniyetten Jandarmanın arasına muhabbet koymak istiyorlar” “Hı aynen öyle sen o senin o yukarıdaki varya bodurun altındaki” “Hı bodurun altındakine de ki bir gün seninle toplantı ayarla biz bir konuşalım bazı şeyleri İstanbul a adam gibi adam 3-5 tane adam gelmesi lazım bazı işler konusunda” “Vede bazı konuları bir konuşalım bakalım o ne yapacak” “Ben pazartesi salı buna gidecem” “Samandraya” “o albayın yanına ben daha gitmedim ona bir gitmedim o bende duruyor onlar” “Gidicem ben birşeyleri bekliyorum bir yerden bir haber bekliyorum ona göre gidecem bir noktadan daha birşey gelecek ona göre gidecem her neyse” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “İyi tamam İbo birşey diyor musun” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Birşey demiyorum ama bu işlere birşey yap .... bak birşey demiyorum” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Onlar telefonda değil ya yan yana geldiğimizde konuşuruz” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Yok yan yana geldik mi de o ibneler de duysun biliyor musun böylesi daha güzel bugün bana telefon ediyor abi albay falan filan her neyse anladın mı” “Ben sana birşey söyleyim mi bak dediğim iş aynı herkes varya yemin ediyorum bak sana birşey söyleyim mi Allaha büyük konuşmayım da birilerinin hemde o ya o metal parlak yıldızı ya sarı yıldızlı birilerinin canı yanması lazım ki birileri birşeye hareket etsin başka türlü hareket olmuyor biliyor musun” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Ya İbo iyi de yani bu bizim şeyimiz değil yani” “Problemimiz değil abi” “O onların problemi” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Onlar derken kim” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Ya abi kimi kastediyorsan onların problemi ya koyayım a… hepsinin ya” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Ülkenin problemi bizim problemimiz mi” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Ya ülkenin problemi tabi bizim problemimiz” dediği, İ. ÖZCAN’ın “O zaman mesele yok öbür tarafa gelince geri vites yok” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Geri vites yapacam İbo yani a.. koyayım ben mi öldürecem adamları biri harekete girişsin diye manyak mısın nesin ya” “Yok kimsenin öldürmesine gerek yok onlar aşive edilecek” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Abi banane a… koyayım onlar benim mi yetkimde benim mi şeyimde ya” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Sen istersen yaparsın” “Sen istersen aşive edersin çürük elmalar ayrılsın hı” “Çürük elmalar ayrılması lazım dimi doğru mu” “Sen istesen ayıklarsın” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Ya iyi de nasıl yapacağımı bir söylesene” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Ben nasıl yapacağını sana tarif etmeme gerek yok ki sen ustasın sen bilirsin nasıl yapacağını onu ben tarif edersem yanlış olur” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Şu söylediğin yanlış zaten İbo” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Nasıl söylediğim yanlış ya çürük elmalar ayrılacak kanaat geldiğin zaman sen sistem içerisinde şimdi beni konuşturma şimdi ben kanaat geldim mi Ahmet efendi böyle Mehmet efendi böyle muhabbeti çürük elmayı ayıklamıyor musun” “Evet oraya gelince evet de bu tarafa gelince niye hayır” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Ne tarafa gelince lan ben mi öldürecem adamları manyak mısın sen” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Gerek yok ki sen öbür türlü de elimine edersin sen öbür türlüde elimine edersin” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “A… kodumu telefonunu 50 kişi dinliyor zannedecek ..... ......” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Dinlesin dinleyenin a.. koyayım dinleyende bu ülkenin çocuğu s… anasını dinlesin herkes dinlesin” “Yarın birinin başına saksı düşse bizden bilirler” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Zaten o yani g… kabak bağlı her delikten geçemiyoruz manyak mısın ya” “Başına iş gelen korkudan mı geliyor başına bir sürü kahpe dolu a.. kodumu memleketinde” dediği, İ. ÖZCAN’ın “dolu daha yenimi anladınız bunu” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Ya iyi güzelde yeni anlamadım sen anladıysan eğer bunlar bu telefonda konuşulmaz İbo” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Ben hepsini iyi biliyorum s.. et ya işte işin en güzel tarafı da bu telefonla konuşan icraata geçecek” “Ondan sonra da kimin geleceğini bekleyecen gelen de gereğini yapacak Erzurum la konuştun mu sen” “Konuş Erzurum la konuş birde o şeyle konuş o Murat a şey Murat a bir konuş ya Murat la” “Pazartesi şu şeyide çağırsana yarbayı” “… Atilla yı” dediği,

Tape No:6882, 18.01.2008 tarihinde Hatice BAHTİYAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “...Ali nerede” dediği, H. BAHTİYAR'ın  "Ali dışarıda ne oldu” dediği,  İbrahim'in  “Bu şimdi bir tane pankart var bizde bu Valencia maçına tamam ben geçen fener maçındayım onu aradım herhalde telefonu hiç cevap vermedi” “Şimdi bu Valencia maçına o bizde ki afişler varya” “Artık 1000 tane afiş gidecek Fenerbahçe stadına” dediği, H. BAHTİYAR'ın  “Kim götürecek kim bastıracak”  dediği, İ. ÖZCAN’ın “Tamam ben astıracam gelecek onlar alacaklar” dediği, H. BAHTİYAR'ın “Parası” dediği, İbrahim'in “Parası sana verdirecem” dediği  H. BAHTİYAR'ın “Ney ben nereden ayarlayacam ben yol parası bulamıyorum ya” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Hı parasını sen ayarlayacan” dediği, H. BAHTİYAR'ın “Ayarlayamam abi para yok ben de ya bilmiyon mu .... ??..... ya kesat” dediği, H. BAHTİYAR'ın  “(durmuş ali )Yok gelecek 1 saat kadar gelir” dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Tamam o zaman geldiğinde arasın bir de afişe ne yazdıracağız onu bir düşünsün bir düşün” “O bizde ki asker afişleri varya” “Ben o gün staddaydım Sefa falan o tribüncülerin hepsini topladım biliyor musun” “Hı dedim bu maça bir tane afişlerden abi dedi gönder astıralım biz tanıdık bize söyle nerden alacağımızı ben dedi bunu Türkiye maçlarına o maç iyi bir maç Avrupa bütün Avrupa” dediği, H. BAHTİYAR'ın “Tamam asker elimizde var 250-300 tane olanı verelim ama bastıramayız diyorum sana” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Şey için düşün afiş için ne yazarız” dediği, H. BAHTİYAR'ın “Tamam Kemal in askerleriyiz işte afiş bitti” dediği, 

Tape No:6883, 22.01.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon olduğu görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “İyim ne yapayım bu taraftayım Kadıköy deyim de” “Amcamları hı toparlıyorlar” dediği, D. A. ÖZOĞLU'nun “Hı Fikri yi de almışlar” “Fikriyi de almışlar” dediği, İ. ÖZCAN’ın “E alacaklar tabi başı” dediği, D. A. ÖZOĞLU'nun “Hıhı derin ağabeyler” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Hı şeye ben albayın şeyleride bende de lan adama bir türlü gidemedik ya daha vermedim bile onları biliyor musun” dediği,

Tape No:6884, 22.01.2008 tarihinde HASAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Hasan’ın “İyi Allaha şükür ya ne oluyor bu haberlerde albayları generalleri” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Ya abi yanlış yapanı alırlar” dediği, Hasan’ın “Yanlış mı yaptılar diyorsun” dediği  İ. ÖZCAN’ın “Öyle şimdi birileri bu işle uğraşıyor” “Yanlışları var abi çok yanlış” dediği, Hasan’ın  “İçlerinde tanıdığımız birisi var galiba içinde onların” dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Albay mı o Fikri KARADAĞ” dediği, Hasan’ın “Beraber gitmiştik değil mi” “Alla Allah” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Yanlış hesapta ya biz ....” dediği, Hasan’ın “Niye Hrant DİNK in işi yanlış mı sence” dediği, İ. ÖZCAN’ın “O konu farklı bir olay abi” dediği,
Tape No:6885, 24.01.2008 tarihinde M. A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Afişler zaten ben afişi de hazırlaüırıyorum o şeylerde gelecek ya oturalım bir ara hafta içi bir konuşalım nasıl program yapıcaz" dediği, M.A. de “Tamam abi” dediği, 
Tape no:6886 24.01.2008 tarihinde K. D. ile yaptığı telefon  görüşmesinde özetle; K.D.’in “Ne bu iş hepsini topladılar 14 ünü birden” dediği  İ. ÖZCAN’ın “Toplanıcak tabi yanlış hesap Bağdat biz sana birşey dedik yanlışlar var dedik” dediği,  K.D.’in “ Biz varmıyız lan biz varmıyız oğlum bizi de götürmesinler” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Seni de alalım mı alalım mı seni de çok meraklısın alalım istersen” dediği,  K.D.’in “Hepsini topladılar lan" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Alalım seni de" dediği,  K.D.’in “Hayır baktım Fikri KARADAĞ ı minübüse bindiriyorlar dedim lan Alla Allah" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Seni de alalım mı" dediği, K.D.’in “Hı ben ne ben zaten JİTEM im oğlum hayret bir şeysin ben zaten şeye çalışıyorum bilmiyor musun oğlum güzel askeriyeden güzel ihaleler bulun ya güzel ihaleler çıkartın işte" dediği  İ. ÖZCAN’ın “Ya bulduysan ben sana dedim ki çıkar bak gir milli savunma bakanlığı" dediği,  K.D.’in “Ya milli savunmadan çıkart askeriyeden çıkart” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Şeyden çıkar bak gir milli savunma bakanlığı iç tedarik bölge komutanlığı yaz oraya" dediği, K.D.’in “Tamam peki burdan biz seçelim seni mi arayalım ondan sonra" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Sen çıkar de ki şu ihale zamanı biz bu işi yapalım dosyayı hazırla” “O zaman gereken görüşürüz" dediği, K.D.’in “Yok oğlum hiç biri yok onların içinde peki bu şeyler ne olacak şey Hüseyin falan hepsi toplandı mı" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “.... daha operasyon sürüyor" dediği, K.D.’in “Lan bize gelmesinler de" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Herkes beni arıyor dayı" dediği, K.D.’in “Kenan abi falan ne yapıyor şimdi" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Generali alıyorlar dayı diyor sana kimse birşey demiyor lan bana kimse diyecek devlet benim" dediği, K.D.’in “Valla sen varya büyük adamsın abi ya  " dediği, İ. ÖZCAN’ın “Devlet benim lan bana ne diyecek" dediği, 
Tape No:6887 24.01.2008 tarihinde X ŞAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Karşıdasın bir not alma imkanın var mı” “Yoldasın olsun önemli değil botaş nehir tekstil Çerkezköy senin bölgen” “Hı bu Botaş Nehir tekstil kimdir nedir ne değildir” “Hayır bir görüşelim senle bir şey yapalım bir araştırmasını yap bakalım nedir ne değildir birşey konuşacam seninle tamam” “Haspel kader biliyorsun da biraz daha ince detaylı bir iki konu varda" dediği, X Şahsın “Neyini istiyorsun sen onun tam olarak" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Sahibi konumu kimdir nedir nasıl bir adamdır” “Şişman bir adam M. K. tamam seninle konuşacaz o zaman iyi bir fizibilite seninle bazı şeyleri konuşucam" dediği, 

Tape No:6888, 04.02.2008 tarihinde Hatice BAHTİYAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Dışarda mısın iyi o zaman H. I. orgeneral nerede şimdi görevli”  dediği, Hatice'nin "Yok yok pardon 2. ordu 2.ordu Malatya”  dediği,  

Tape No:6889, 13.02.2008 tarihinde Mustafa ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Mustafa’nın  “Abi sana ben birşey söyleyim esasında ben sana sen döküm alanı bulabilir misin" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Şimdi bak döküm alanı bulabilir misin değil döküm alanı biz de arıyoruz bak şimdi eğer adamın işi var döküm yapacaksa döküm yerlerinin sahipleri ile görüştürebilirim bir ikincisi o anlamda kiralık öyle büyük alanlar çok zor Mustafa adamlar milyon” “Hı yani benim de şuan aradığım o bende uğraşıyorum haüa bir askeri bölgeden açmak için uğraşıyorum yarında Ankara ya gidiyorum" dediği,  Mustafa’nın “Aynen öyle e öyle bir durum olursa en azından bizi devreye sokta bari kendi adamlarımızı devreye sokalım bizde ekmek yiyelim" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Yani bak şimdi ben yarın Ankara ya gidiyorum Mustafa sırf bu iş için” “Biz tepeden inme tepeden inme hiç birine gerek yok ben açık söylüyorum ben alay komutanı falan hepsiyle ben görüşüyorum bu konularda” “Bak bu adam geldi bize Ankara dan alır almaz daha S. E. geldi bize ben açık söylüyorum terörle mücadelede PKK nın bu maddi kaynakları kesilme noktasında biz bir çoğunun önünü kestik burada İstanbul da bak iyi dinle bunu başkan yardımcısının şeyi bilir Süreyya ..... varya” “Süreyya komutan beni iyi tanır o konularada vakıftır belli konulara" dediği, Mustafa’nın  “Bunu telefonda değil de yani konuşursak yüz yüze gelir oturur konuşuruz" dediği, 

Tape No:6891, 08.03.2008 tarihinde E.Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; E.Ö.’nın “Tamam ben şimdi sen ne zaman müsait olursan bende o zaman müsait olurum bak Yukap abiyide alalım” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Tabi ya bizim zaten eski o satışmış Baki TUĞ un” “Yiğeni falan hepsini alacağız” “Biz eskileri  toplanacak bi araya” “Hee eskiden artık bazı şeylere” “El koyma zamanı geldi” dediği,

Tape No:6896, 11.03.2008 tarihinde X Şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN'ın “Ne yapıyor mernmi biüimi” “Atı bi ses duyum bakıyım" dediği, X Şahsın “Dur birazdan dur hadi görüşürüz hadi" dediği, İ. ÖZCAN'ın “Atarken sesi duyum ama atarken" dediği, X Şahsın “Olmaz ya bu telefon telefondan olurmu abi bu ya" dediği, İ. ÖZCAN'ın “Bi otomatik at bakıyım bi seriye tak bakıyım" dediği, 

Tape No:6833, 16.03.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Durmuş Ali'nin “...bir operasyon yapmaya hazırlanıyor zaten ..." dediği, İ. ÖZCAN’ın “Efendim" dediği,  Durmuş Ali'nin “..diyorum bir operasyon yapmaya hazırlanıyor bana" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “İyi sana bir operasyon lazım zaten" dediği,  Durmuş Ali'nin “Şeyden Ankara dan aradılar lan” “Hee izlemişler” “Mashar aradı bide asıl merkezden aradılar” “Şerefsizim izlemişler bugün şeye izletecekler” “Malum yere izletecekler" dediği, İ. ÖZCAN’ın “De ki ona şey Ankara da de bir konser vermiş ... Ankara dakine" dediği, Durmuş Ali'nin “Söyledim söyledim onu" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Şu Selime işini ihmal etme ..." dediği, Durmuş Ali'nin “Bir şekilde çözecez kafanı yorma sen tek bir yere bağlı değiliz yani kafanı yorma" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Sınıra geldik artık başka birşey yok satılmışların selamı var onlarda bugün o Emniyetçiler falan da ordaymış şey hafta için diyor bir gidelim diyor öbür tarafa ormana doğru” “Fatih geldi mi geldiği zaman benim o emaneti getirsin o şeyler viski göndermiş bir tanesi İngiltere den bak nerden geliyor bak İngiltere den geliyor İskoçya dan geliyor vatandaşlar valla geliyor” “Ya ne bilim sağolsun sevenler birşey gönderiyor şey diyor işte bir gidelim dağ diyor ormana bugün onlarda silahları temizliyorlarmış silahlara bakım yapıyorlardı” “Bir gidelim dağ" dediği, Durmuş Ali'nin “Olur bir gün gidelim ya" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Hocayı da alman lazım Burhan ı Burhan ı” “Enstürümanlarla bir gün kaytarır ya" dediği, Durmuş Ali'nin “Okulu var onun" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Enstürümanları varmı" dediği, Durmuş Ali'nin “Şoparların onlar" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Tamam hafta sonuna denk getirelim" dediği, Durmuş Ali'nin “Hafta içinde giüik mi sakata geliriz" dediği, İ. ÖZCAN’ın “O zaman bu hafta dışarı çıkmazsak İstanbul dışına bu hafta sonuna programı yapalım” “Gider geliriz hafta sonu gelmeyecezmi” “Bugün var ya bugün sen gelmiyorsun diyorlar gitmiyorsun diyorlar dedim valla belli değil ki o gün diyor gelseydin ne güzel olacaktı Ali yi de alıp gelecektin” “Yav gidelim işte şimdi Ankara ya giüik geldik hafta sonu Ankara da kalacak halimiz var mı" dediği,  Durmuş Ali'nin “Var abi belki öteye de gidecez yani" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Doğu da oluruz o zaman bize o senin dediğin gibi olursa biz burdan bir çıktık mı 20 gün İstanbul a gelemeyiz zaten” “Şu Emniyetçilerin konusunu ihmal etme onlar şimdi onlar tutuşmuş bazı şeylere" dediği,  Durmuş Ali'nin “Oğlum onlar bak şey yapacaklar yani yazı verecekler ki ben onu düzenleyecem koyacam onu" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Yok yazı değil bak şimdi bu Ankara ya giüiğimizde bu Emniyet Müdürü vardı ya konuştuğumuz” “O bir kaç tane onları bir toplayacaz tamam mı abicim onlardan bir çerçeve çıkarüıracaz yani taslak nasıl bir taslak o ne yapılır ne olur" dediği,  Durmuş Ali'nin “Olmaz onlar Fethullahçı ..." dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Şimdi çoğunu deşifre edecez" dediği, Durmuş Ali'nin “Tamam pazartesi günü erken gel ya" dediği  İ. ÖZCAN’ın “Erken gelim ne yapım sen aşağı olmayacaksın" dediği, Durmuş Ali'nin “He bir bak hele bir ayar yap" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Yav ben zaten yani en son var ya kendimi şey dedim Emniyete git ayar Askeriye de ayar Mitçi ayar birde kendi içimiz de bunlar ayar ayar kendime artık şey dedim yani şey” “Şey hani birşey vardır ya saatin kollar her taraf ... Emniyetçiler Ankara da zaten Emniyet Müdürüne aynı bunlara şimdi konuşacaklarımız da var bir yazı hazırlamamız lazım ya Pazartesi ne” “Bak Emniyetle ilgili bir araştırma yaptım o 4 tane tarikat yapıları var bu dinleyen ibnelerde dinlesin çünkü onlarda bu işin içinde” “Aynısı dinleyen ibnelerde dinlesin aynen o dinleyen ibne başındaki dinlesin onların da hepsi aynı, o Tayyip e birileri hakkında bunlar dosyaları vermişler şişmanın evine gidiyor ya hafta sonları bu” “Bunu mahsustan söylüyorum ki telefonda dinlesinler diye sanatçı neydi Yağmurdereli" dediği,  Durmuş Ali'nin   “He O. Y." dediği, İ. ÖZCAN’ın “He o evde olan o Çarmıhlı nın jipiyle gidiyor not alsınlar i… bide şey etsinler Çarmıhlı nın jipiyle orda bir görüşmeler yapıyorlar anahtar orası bütün işler orda bitiyor pazarlıklar orda oluyor pazarlıklar hep orda oluyor" dediği,  Durmuş Ali'nin   “Ergenekon hikayesi filan var ya” “Onu Amerika Bush emir vermiş” dediği, İ. ÖZCAN’ın “O izin verdi de peki Veli Küçük ün o ... soruşturma yapılması iznini kim verdi abi" dediği, Durmuş Ali'nin “Hocam siktir et şimdi sen onu ya asıl mesele burda o bu operasyonu Bush un istemesi Tayyip ten Tayyip te gelip burda onu yapması" dediği,

Tape No:6897, 19.03.2008 tarihinde M. E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.E.’ın  “Abi M. E. Urfa Tedaş”  dediği İ. ÖZCAN’ın “Takip ediyorsun sitelerden zaten”  dediği, M.E.’ın “Ediyorum Toplumsal Haberdeyim devamlı hergün zaten” “Ya benim büroyu biliyorsun odayı yanlışlıkla elimde silah patladı bir arkadaşı bacağından vurdum”  “çıkardılar onu işte sağolsun bizim müdür emniyet müdürünü tanıdı yardımcı oldular savcılık hemen bıraktı”  dediği, İ. ÖZCAN’ın “yusufta orda yusufta iyidir” dediği, M.E.’ın “valla bilmiyorum gürsel biraz yardım eüi” dediği, İ. ÖZCAN’ın “he gürsel ben arıyayım istiyorsan bir şey varsa” dediği, M.E.’ın “yok ogün gürsel yardım etti sağol ben hiç senden bahsetmemiştim geçen burda tayyip geldiğinde gürselle beş dakika konuştuk İbrahim abiler gelmişti sana dedim İbrahimin takımdanız misali dedim İbrahimi tanıyorum filan dedi bir ara ararsanız yada aratırsanız bu bizim kardeşimizdir derseniz hoş olur” ”çünkü gürsel baya aktif bir emniyet mensubu burda herkes seviyor sayıyor ”  dediği, İ. ÖZCAN’ın “güzel bir çocuktur makamada yakışan biri”  dediği, M.E.’ın “evet bilsin beni onun için dedim o gün bizim müdür araya girdi kutlay beyi tanıyordu sağolsun onun için yardımcı oldu ben pek muhabbete giremedim” dediği, İ. ÖZCAN’ın “böyle şeyler olduğu zaman biliyorsun mehmetle konuşuyorsun benim 24 saat telefonum açık ulaşamazsan yine beni ara” dediği, 

Tape No:6898, 22.03.2008 tarihinde S. K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Bir yerdeydim bir toplantı vardı biraz hararetliydi anladın mı” “bizim ordu hareretliydi”  “artık bundan sonra işin filmi farketmiyor bu iş artık giüiği yere kadar gidecek" dediği, S.K.’in “film koptu zaten görmüyormusun eşkiya gibi adamları alıyorlar" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “zaten dedik bunlar emniyet içinde mit içinde bu yapılanmayı yaptılar boşuna yazmadık üç gün önce dedik bu emniyetin mitin içindeki 
bu tarikatçı yapıların yaptıkları bu bu grubun işleri” “Hepsini yazdık ya hepsini yazdık her şeyin şeceresi belli” “Ha meydan bundan sonra farketmez hiç farketmez kim olursa olsun” “Hiç öyle eşkiyaya çakala i.. a… koyayım tarikata her b.. var bu i.. şimdi yazılacak çıkacak yazılacak 76 tane dosyası var i…" dediği, S.K’in “Doğu PERİNÇEK zaten 3 gün önce demişti dosyaları bende" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Var herkeste var bizdede 76 tane dosya var kalpazanlık dosyaları bile var hemde kimsenin tuüuğu değil yani mülki müfeüişlerin tuüuğu raporlar bunlar ben uykusuzdum hala uyuyorum sonra konuşuruz biraz yatayım gece biraz anla işte gece bazı şeyler vardı" dediği,

Tape No:6899, 03.04.2008 Selahattin...? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Selahattin’in “Bu şimdi beni aradı Almanyadan yedisinde gelecekmiş abi” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Aradı bir sıkıntısı varmış onu çözmeleri lazım” dediği, Selahattin’in “Ne sıkıntısı abi” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Onu söylerim ben sana TELEFONDA DEĞİL TAMAM” “yarın ben uğrarım o zaman şeyi ne yaptın bu i.. Ş. Ö.” “O İ… ARIZA YAPARSA BİLİYORSUN NE YAPACAĞINI” dediği, Selahattin’in “BİLİYORUM ABİ BİLİYORUM” dediği,

Tape No:6856 14.04.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Durmuş Ali'nin “İbrahim bu çocuğun gelişi tamam gelsin kimse" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Havaalanında sorun yok değil mi" dediği  Durmuş Ali'nin “Hayır yok işte kaldırüırdım şimdi onu" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Geldiği zaman şubeyemi gelecek direk" dediği, Durmuş Ali'nin “Yok bana gelecek direk İbo" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Şimdi onun ertelenme durumu asla olamıyor yani o bir ertelenme olayı asla olamıyor sadece eee şeyden yaptırmaya çalışacağız onu o orada çalışma izin belgesi alma ne yapıp yapıp alsın alsın onunla bi şeyler yapma ihtimalimiz var yani tamam mı Ankara  ya gideceğim onun için" dediği, Durmuş Ali'nin “Ha yani  gerekli sıkıyı ver oradan o şeyi alsın o belgeyi alır almazda ben Ankara  ya gideceğim yani onun hiç yapılma ihtimali yok yani” “Yani hiç yaptık Ankara  dan yapacağız başka altarnatifi yok yapabilm" dediği,

Tape No:6857, 15.04.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Ben geçeceğim karşıya” “Şu ANAP lı vatandaş iki de karşıya geçeceğim o toplantı vatandaşla görüşeceğim oradan uğrarım ben sana" dediği, Durmuş Ali'nin “Hayır hayır onlarla ilgili bir şey yapacağımda" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “O savcı A. G.  lye beraberdi o" dediği,  

Tape No:6900, 15.04.2008 tarihinde S. K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.K.’in “bugün alinin oraya çıkmayacakmısın" dediği, İ. ÖZCAN’ın “onu konuştuk onu aliye devreüik biz ali gereğini yapacak onun" dediği, S.K.’in “adamın telefonu yok onda bir şeyi yok bir şeyi yok nasıl gereğini yapacak" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Z. E…." dediği  S.K.’in “Albay” “Emekli ama eski JİTEMCİ mitemciyim ben adamı oyarım koyarım" dediği, İ. ÖZCAN’ın “He telefonlarını ver abi" dediği,  S.K.’in “Bu S. D. zaten şey ediyor yani" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Onu KORUYOR" dediği,  S.K.’in “S. D. tefeci anladın mı" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “O mevzulardan dolayı onu koruyor değimli" dediği,  S.K.’in “S. D. tefeci başka vatandaşları koparıyor" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Tamam bana lazım olan o albay tamam oldu tamam sağolasın" dediği,  

Tape No:6901, 16.04.2008 tarihinde S. K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Akşam geç dukuz buçuk on gibi çıktık verdik biz hepsini yani... verdik biz gerekli yere gerekli şeyi ... verdik konuyuda anlaüık ben onu tanıyorum galiba ya” “Sen bi hafızanı bi yokla bakayım bindokuz ikibiniki yılında bizle Bostancıya bi toplantıya bu adam gelmişti ama sen varmıydın yokmuydun isim bana 
yabancı gelmedi” “Hakan ile gelmişti heralde H. S. yokmu Binbaşıydı önemli değil biz gereğini söyledik verdik ..... yapmak... bu işi takip ediyoruz onuda bilin dedik" dediği, 

Tape No:6864, 16.04.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Durmuş Ali'nin “Bu şeyin Cezanın işini kısmen halleüik şimdi o ya bugün geliyormuş” “Tamam ben şeyle görüştüm Yeşilköydeki gerekli olanlarla” “Tamam mı rahatlıkla giriş yapacak" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Tamam çocuklar alır zaten havaalanından onu" dediği,  Durmuş Ali'nin “Ya çocukların alması birşey değil girerken alırlarsa nah alırlar onu" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Ya sen demedinmi daha önce sıkıntı yok diye" dediği,  Durmuş Ali'nin “Tamam işte halleüim onu" dediği,

Tape No:6902, 23.04.2008 tarihinde Şahin...? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Şahin’in “Bu ihale Bakkalköyde olacak değilmi” dediği, İ. ÖZCAN’ın “he sen Selamiyle konuşacaksın işte söyledim ya sana o olacak ... orda olacak” dediği, Şahin’in “Sen orda olucan mı abi” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Ben yarın sabah dokuz onda orda olurum eğer dışarı çıkmazsam ya ben Selamiye gerekeni söyledim abisi sana yardımcı olacak” “Hani Selamiye söyledik ihaleye gireceklere bile Selamiye senin mal sahibi olduğunu söyleyecekler” “Senin çünkü sen mal sahibi olduğun için ihaleye kimsenin girmesini Selami engeller” dediği,

Tape No:6903, 24.04.2008 tarihinde X Şahıs-Şahin...? ile yaptığı telefon görüşmede özetle; Şahin’in “Sağ olun teşekkürler” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Aldın yani” dediği, Şahin’in “He İbrahim abi” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Yani ben orda olmayışım benim söylediğim yerine gelmiyecek anlamına aklına bi şey gelmesin” dediği, Şahin’in “Ben onu biliyorum başkanım onrun içinde sana teşekkür ediyorum” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Kimsede giremez öyle bi ihaleye kimsenin girme hakkıda yok” “Hepsine gerekeni söyledim” dediği,

Tape No:6904 02.05.2008 tarihinde M. A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Yarın maç kaçta" dediği, M.A.’in “Yarın ne maçı ya" dediği, İ. ÖZCAN’ın “İyi maça gitmeden gündüz seninle görüşelim" dediği,  M.A.’in “Nerdesin abi" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Kadıköy deyim" dediği, M.A.’in “Ne yapıyon abi Kadıköy de ya" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Ne yaparım ben biliyorsun Kadıköy de oturduğum zaman" dediği, M.A.’in “Tamam abi" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Tribüne şimdi o yukarı taraf varya sizin” “Oraya beş tane sana tişört verecem hepinize gider alayına gider diye bir yazı var güzel sarı lacivert yapmışlar anladın mı" dediği, M.A.’in “Olur olur anladım abi" dediği, İ. ÖZCAN’ın “.... boşver giydireceksin çocuklar ta orada” “O Serkan la Serkan ın ufağını da alırsınız Serkan varya bizim” “Onun ufağı varya" dediği, 

Tape No:6868, 07.05.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU-İbrahim ile M. K.’nın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Durmuş Ali'nin “Şimdi bizim şu hani Size Güveniyoruz afişleri var ya” “Onlardan Türkiye’nin her tarafına dağıtıyoruz” “Eııı şeylere duvarlara yapıştırıyoruz” “Duvarlara duvarlara afiş yapıştırıyoruz onları” “1000 tane de sana yolluyoruz Urfa sana ait" dediği, M. K.’nın “1000 tane çok ya" dediği,  Durmuş Ali'nin “500 tane” “Antepte var haa İbrahim diyor ki Antep’te ona ait diyor” dediği,  M. K.’nın “Antep o zaman şeye gönderin bizim Siyami hoca var ya" dediği, Durmuş Ali'nin “Peki Diyarbakır’da kim var mı kimse bak İbrahim diyor ki orda da var diyor” dediği, M. K.’nın “Orda da arkadaşlarımız varda biraz aktif değiller” “Yani bu son durumlardan dolayı aktif değiller” “Valla uzun boylu bir şey olmaz uzun boylu bir şey bu bölgede olmaz yapma şansımız sıfır” “Tabi tabi yani bayağı bir çekiniyo millet telefon açmaya dahi korkuyo" dediği,  İbrahim'in  “Haa sen şimdi bak sana Urfa’ya gönderecem tamam mı o askeri afişler var ya hani tankın üstünde bayrakla beraber tamam mı ondan 1000 tane ilk önce sen ordan falan başla Gürsele gidecen emniyet müdürüne” “Yardımcı değil onlara diyeceksinki bunlar oraya afişler asılacak haberin olsun bu kadar birşey konuşmayacan” “Sadece bu kadar haberin olsun bitti Muratta yardım eder sana eleman zaten sorun olmaz Savcıyla Savcıyla görüştünmü sen" dediği,  M. K.’nın “Tabi tabi onlarla görüşüyorum” “Onların bi şeysi yok yani bu işte” dediği,  İbrahim'in “Biliyorum Mehmet hepsini biliyoruz” “Sende sağol bütün doğuya sen dağıtacan ondan sonra senden isteyecekler bütün bütün 14 vilayete senden isteyecekler" dediği,
Tape No:6905, 14.05.2008 tarihinde X Şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde; X Şahsın “Kıbrıs la ilgili ben sana haber verecemde” “Başka bişey sormak istiyorum sana ya” “Üsküdar Ağır cezada varmı Hakim tanıdığın” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Bilmiyorum niye böyle şeyleri bana soruyosun hep” “Ben öyle şeyleri kusura bakmıycan konuşacak değilim” “Anladın mı ne demek istediğimi” “YÜZ YÜZE SÖYLERSİN” dediği,

Tape No:6906 14.05.2008 tarihinde A.Ç. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Gidecen yeri mesajlaN o elinde kağıt varya Kıbrıs a gitcen yerin” “Onu mesajla geç bana şimdi hemen acil" dediği, 

Tape No:6907, 14.05.2008 tarihinde X Şahısın “mekanize piyade tümeni çamlıbel ordan dagıtım olacak galiba” şeklinde mesaj yazdığı,
Tape No:6908, 14.05.2008 tarihinde X Şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X Şahısın “Bitane daha benim burdan Kartal dan arkadaşım var aynı yere gidiyoz onla aynı yere düşme şansımız olabilir mi" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Sen şimdi napacan ben senin ismini oraya sen gidince birilerine verilecek seni çağırıp konuşacaklar zaten seni alıp konuşacaklar seni alacaklar ordan" dediği, X Şahısın “Tamam bide benim arkadaşımda gelebilir mi aceba aynı bölüğe falan" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Nası bi adam yapısı ney kim nası biri ne demek istediğimi anlıyosun sen” “Ne demek istediğimi anlıyosun nası biri" dediği,

Tape No:6909, 15.05.2008 Adem ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Ha tamam seni orda orda şuan zaten bizim arkadaşımız var orda” “Sen napacan senin ismin verilecek sen birinin yanına verileceksin orda rahat edeceksin" dediği,
Tape No:6910, 15.05.2008 tarihinde Adem ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Tamam bak seni o iç güvenlik komutanlığından arıyacaklar seni ordan alacaklar” “Ya sen sen  napcan Ali Ali bey orda bak Ali ÖZOĞLU tamam mı bak ismini unutma” “He şuan o Kıbrıs da Yarbayla beraber se......”, ” Sen napcan sen bırak orda bi Paşanın yanına verileceksin tamam mı üst düzeyi bi komutanın yanına verecekler" dediği,

Tape No:6912 07.06.2008 tarihinde Mustafa ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Orda isterse ben ona dedim ya istersek bazı şeyleri kitleriz yani" dediği, Mustafa’nın “Kitlersin anasınıda kendi kontrolü altında olmuycakmı problemi yaşadım." dediği, İ. ÖZCAN’ın “O orda o orda o orda farkına varmadı en son uyandırdım ben onla Şile Jandarma komutanı falan dedi ya” “Ulan bilmiyoki bölge komutanı şimdi Alay komutanlarından bi trafiği kuruyumda bak ben adamı nası sıkarım bi görecek o" dediği, Mustafa’nın “Abey E. T. nın yeğeni bu" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Biliyorum farketmez" dediği,  Mustafa’nın “E. T. da başbakanın çantacısı” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Biliyoruz biliyoruz baş farketmez bizim işimiz”  “Ben biliyorum yarın bir gün buraya güzel bi ....... komutanı gelir bak işler nasıl oluyo bi gör” dediği, Mustafa’nın “Sen onu halledersin senin burdan bize bi ekmek yedirde başka bişey istemiyom" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “İşte bende onun derdindeyimde ama uçuk olmuycak işte devretsen a şimdi oturüuracağım adamların alıcılarıyla" dediği, Mustafa’nın  “Hay yav şimdi benim müdürüm var hem alacaklarından bize oturüurup para kazanacağız hem onların alıp saüıklarından para kazanacağız" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Masus yapıyo bunu masus o ibne masus yapıyo onu ben şimdi sıkacam onu varya başka taraftan komple devre zorlaüıracağım bak şimdi göreceksin sen bu iş aynen öyle olacak” dediği, Mustafa’nın “Sen onu nası nası yapmak istiyosan yap kardeş sen daha iyi bilirsin  o piyasayı iyi bilirsin sen" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Ya ibni bizde biliyoruz 67 lere nereye masrafın var lan senin oraya yalan söylüyosun ben bilmiyomuyum” “Önümüzdeki ay önümüzdeki ay bir kaç gün içinde İl Jandarmadayım zaten bi toplantı var  ben biliyorum orda napacamı sen kafanı yorma” “Yav iyilikle söylüyoruz yapar yapmaz yapmassa yarın nerden ne olduğunuda kendi düşünsün ben o gece ordan en son aradıydımya çok gerekirse" dediği, Mustafa’nın “Sen fazla fazla kendini belli etmeden halletde" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Yo bişey olmaz farketmez ben yaptım diyim gelsin bana bana bişey yapamazlar adamın ruhunu alırım ben ruhunu bizde bişeylerin çalışmasını yapıyoz rahat ol sen" dediği, 
Tape No:6913, 11.06.2008 tarihinde  X Şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X Şahsın “benim müdürüm var Moda daki mal sahibi biraz tırsaç  En azından bu insanlara kaça alabiliriz ...... en azından söylemiş yani 26 milyon Euro demiş biz bunu ne şekilde pazarlıya bilirsek alıcı tamam olduktan sonra biz adamlara deriz kardeşim paraysa para kendisine verilecek bankayla ...... halinde gelsin görüşelim diyelim" dediği  İ. ÖZCAN’ın “Tamam  " dediği,  X Şahsın “Bu vaziyet bu vaziyeüe devreye girelim başka türlü bu adamı gidelim edelim medelim çünkü büyük parsel olduğu için biliyosun Küçük MAFYA piyasada dolu ondan adam kaçıyo demekki" dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Ya onlar önemli değil geç onlardan sık bi kalemde zaten çıkaracağız" dediği, X Şahsın “Ya adam ........ mal sahibi korkuyo ya herşeyden" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Ya ne alaka mal sahibi ne korkacak senin orda misafir ederiz” “Resmi bi yerde misafir ederiz onu o mafya kim ne mafyayı geçte" dediği,  görülmüştür. 

Tape No:6915, 17.06.2008 tarihinde Selami ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Selami’nin “JİTEM nerdesin” “He bu Belediyeden Metin filan geldide” “Bu zabıtalar diyo ki ne durumdadır yani biz" dediği, İ. ÖZCAN’ın “Şeyde dosya Bülent beyde de sen karışma" dediği,
Tape No:6916, 18.06.2008 tarihinde Hakan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Hakan’ın “senin o elemanların soyadı neydi ya” “Rize deki” “Şey lazım bize abi HEM MAKİNA HEMDE SİGARA” dediği, İ. ÖZCAN’ın “BENİM ÖYLE İŞLERLE İŞİM OLMAZ BENİ ÖYLE İŞLERLE TELEFONDAN ARAMA” dediği, Hakan’ın “Ha tamam abi görüşürüz” dediği,

Tape No:6917, 30.06.2008 tarihinde M.Ş. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.Ş.’in “Abi şey diyecem ya ben Ali abiye ulaşamıyorum telefonları kapalı şeyde ofiste cevap vermiyor” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Dışarıda Maslakta şeyde olabilir Akademide olabilir belki bilmiyorum” “He oraya girdiler mi telefonları kapatırlar” dediği, M.Ş.’in “Anladım ya şimdi şöyle bir konu var ben bizim burda hani bu Büyükçekmece’de bir festival var ya” “Şimdi bizim Metin Yarbay da bunları böyle dağıtayım falan demiş ordaki bir gurup da demiş işte biz bunu dağıtalım demişler fakat daha sonra o guruptaki elemanların şey olduğunu öğrendik biz şu hani biz kaç kişiyiz com falan muhabbeti var ya o elemanlar olduğunu öğrendik Metin Yarbay dedi ki ya Maruf Başçavuş dedi böyle böyle dedi biz dedi bunları şimdi bilgi vermeden dağıtmayalım ki onlarla terstir muhtemelen dedi onu konuşacaktık yani onlara vermemizde bir mahsur olur diye düşünüyorum ama bilmiyorum” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Metin Yarbay kime vermek istiyorsa versin sorumluluk Metin Yarbayındır yani bizim için o karşıdakiler için olduğu önemli değil önemli olan biliyorsun astsubayım ... onların dağıtılması önemli olan ne kadar insana ulaşması yani” dediği, M.Ş.’in “Ya şimdi onlar hani kendi standlarına da koyacaklar ya” dediği, İ. ÖZCAN’ın “…dağıttırırız öyle yok bizim işimizi başkasının standında biz ona müsaade etmeyiz” dediği, M.Ş.’in “…Metin Yarbayda aynı o şekilde düşünüyor” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Onu işte fatura şeklinde bir şey yapacaz tamam” dediği, M.Ş.’in “Tamam abi ben şimdi beraber geldiğimiz arkadaş vardı ya yani o arkadaşa numaralarınızı verecem zaten Ali abiyle tanıştırdım konuştuk öyle yani o organizasyonu falan takip işlerini falan o yapacak yani orda” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Tamam o astsubay demi arkadaş” dediği, M.Ş.’in “Keşfe ne zaman gelirsiniz” dediği, İ. ÖZCAN’ın “İşte sen gel buraya programı yapalım tarihini belirleyelim ondan sonra Kışlaya gideriz” dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 

Tape No:3420, 28.11.2007 tarihinde Raif GÖRÜM ile görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın  “…sıkıntılı işler o işler ve doğru işler değil yani” dediği, R. GÖRÜM’ün “Gel abi düzeltelim her şeyi birlikte biz yapalım ya siktiret onu yani biliyor musun yani onu iptal edip kovarız ya mahveüi a… koydu hepsinin abi ya” dediği, İ. ÖZCAN’ ın “O B.O.var ya B. O. dediği, R. GÖRÜM’ün “Onun a… koydu biliyor musun” dediği, İ. ÖZCAN’ın “O evet B. O.’ı onun a… koyduğumun o i.. var ya o i…” “A… koyduğumun çocuğunun Müslüman bile değil biliyor musun Raif” “Diş geçiremediği bir tek bendim onun” dediği, R.GÖRÜM’ ün “…abi sana yanlış yaptı biliyonmu ya yüz sefer konuştuk bunu yani anladın mı” dediği,

Tape No:3421, 28.11.2007 tarihinde Raif GÖRÜM  ile  görüşmesinde özetle; İ.ÖZCAN’ ın “…bunu oturuz sonra yüz yüze konuşuruz bazı şeyleri ben sana bazı şeyler anlatacam” “Telefonda olmaz telefonda olmaz” dediği, R.GÖRÜM’ün “Devam etcek miyiz abi” dediği, İ.ÖZCAN’ın “Ben sana söyliyecem ne olacağını da söyliyecem iş finalini de söyliyecem” “Ben sana o zaman karar bak o zaman bir karar verdik zaten yürüyoruz” “Onlar yokken biz yürüyorduk yine de devam edeceğiz çünkü bizim millet içimizi herkes biliyor” “Devleüe biliyor bunu hiç aklından çıkarma Devleüe bizim ne yaptığımızı biliyor bir çok insanda biliyor anladın mı” dediği, R.GÖRÜM’ ün “Tamam İbrahim abi o zaman biz doğru yoldayız tamam bizim öbür tarafta hiç alakamız yok gel bir tane toplanacağımız yer kuralım buralarda bir yerde tamam mı abi, Okey” dediği, 

Tape No:6794, 05.01.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile M. K.’nın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle;  Durmuş Ali'nin   “Geldi mi malzemeler" dediği, M. K.’nın “Onlar geldi birazdan gidip alacam” “Valla çok şükür bu biz İbrahimle konuştuk da bizim Urfa Kızılay için” “Şimdi bizim orda arkadaşımız var ... güvendiğimiz kendisi avukaüır,Üniversite mezunu kendisi" dediği,  Durmuş Ali'nin   “Avukat kendisi demi" dediği, M. K.’nın “Yok avukat değil avukat kardeşi Osmandır ... inşaat teknikeri” “Evet tamam burda bizim Kızılayın olması büyük avantajdır bizim içinkendisi şartlar uyuyo şey olarak" dediği,  Durmuş Ali'nin “Ya orda yok yani demi" dediği,  M. K.’nın “Tabi tabi elimiz orda güçlenir yani” “Ha bide kitapları şeye götürecem bizim genel sekretere" dediği, Durmuş Ali'nin   “Nerenin genel sekreteri bu” “Ha Vali muvani" dediği, “Ha Adanalı sağlam" dediği,  

Tape No: 6795, 08.01.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile M. K.’nın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; M. K.’nın “He ben aradım sonra İbrahimle görüştüm sana ulaşamayınca çok aradım bugün giüim” “Müdüre giüik, Binbaşıyla beraber” “Gitdık çok sevindi Emniyet Müdürüne giüim” “Onlarada selamlarını ileüim kendisi baya bir ilgilendi" dediği, Durmuş Ali'nin “Şeyle görüştün mü Vali yardımcısıyla" dediği,  M. K.’nın “Yanımızda bir ... 1-2 Hakim felan Başsavcı var duruma göre, Başsavcıya onlara gideceğim" dediği, Durmuş Ali'nin “Tamam nasıl ilgilendiler demi şeyler arkadaşları" dediği,  M. K.’nın “Bunun yazarları asker dedi, Evet dedim asker polistir ne fark eder" dediği,  Durmuş Ali'nin “Kızılayla ilgili haber verecekler Memet bana” “İyi diyosun maddi olarak" dediği, M. K.’nın “Tabi tabi maddi olarak iyi, ... kardeş gibiyiz yani" dediği, Durmuş Ali'nin “Kasinlikle abicim o Binbaşıyla mı giüiniz siz" dediği, M. K.’nın “Tabi biz barabar giüik, Binbaşı resmi geldi yani bilinçli olarak" dediği, Durmuş Ali'nin “Çok güzel çok iyi yapmışsınız ya, çok iyi yapmışsınız şeyi de ben yarin arayacam Vali yardımcısını" dediği,
Şüpheli Raif GÖRÜM’ün emniyet ifadesinde; 28.11.2007 tarihinde İbrahim ÖZCAN ismine kayıtlı X şahıs ile yaptığı görüşmedeki, İbrahim ÖZCAN’IN kim olduğu, şahısla olan bağlantısını anlatarak görüşmede geçen konularla ilgili detaylı bilgi vermesi istendiğinde; amcası Hüseyin GÖRÜM'ün FOX Tv'de çıktığı programdan sonra Kuvayı Milliye üzerindeki olumsuz etki ve toplumun görüşü hakkında konuştuklarını, tekrar toparlamak ve bu olumsuzlukları giderebilmek, Kuvayı Milliye gerçeğini çevrelerine anlatabilmek için ne yapmaları gerektiğini, bir araya gelerek bu konuları konuşmak için sohbet ettiklerini, çevrelerinden bu programla ilgili olumsuz telefon aldıklarını, İbrahim ÖZCAN’ı amcası Hüseyin GÖRÜM'ün arkadaşı olduğundan dolayı tanıdığını, KENDİSİNİ ASKERİYEYE BAĞLI İSTİHBARAT ELEMANI OLARAK TANIDIĞINI beyan etmiştir.

Şüpheli Mehmet Fikri KARADAĞ’ın emniyet ifadesinde; Hüseyin GÖRÜM’ü, hatırladığı kadarı ile 2005 yılı içerisinde Muzaffer TEKİN’in daveti üzerine gittiği Kadıköy Fenerbahçe’de bulunan Tesadüf Kafede tanıdığını, Muzaffer’in yanına gittiğinde Kelebek İbrahim  ve Hüseyin GÖRÜM’ün de bulunduğunu, arkadaş çevresinin kendisine çocukluğundan beri İmam Hüseyin olarak hitap ettiğini söylediğini, kendisini öyle tanıttığını, ayrıca kendisini Kuvayı Milliyeci ve bu davaya kendisini adamış bir vatansever olarak anlattığını, vatansever insanları sevdiği için takdir ettiğini ve lanse ettiği şekilde kabul ettiğini, kendisi ile görüşmek için telefon açtığını ancak buluşup görüşemediklerini, daha sonra Hüseyin GÖRÜM’ün Vatansever Kuvvetler Güç Birliği’nin kurucusu Taner ÜNAL’la görüştüğünü, hatta Taner ÜNAL’ın yayınladığı Türkeli dergisinde İstanbul Kuvayı Milliyede bize katıldı diye haber yayınladığını, bu yazıda Hüseyin GÖRÜM’ün İstanbul Kuvayı Milliye sorumlusu diye lanse edilmiş olduğunu öğrendiğini, kendisinin haftada veya onbeş günde bir Muzaffer TEKİN’in bürosuna giderek sohbet ettiğini, yine böyle bir günde Hüseyin GÖRÜM ve İbrahim ÖZCAN’ın VKGB broşürlerini getirdiklerini gördüğünü, bu görüşmede broşürleri ve dergiyi göstererek VKGB hakkında bilgi verdiklerini, bu esnada yanında Muzaffer’in de bulunduğunu, o günlerde VKGB başkanı olarak bilinen Taner ÜNAL’ın İstanbul’a geldiğinde konferansına davet edildiğini, kendisinin de bu konferansa gittiğini, orada Taner ÜNAL ile tanıştıklarını, o gün içerisinde kendisini Ankara’daki yapılacak genel kurula davet ettiğini, kendisinin de davet eüiği tarihte giderek genel kurula katıldığını, genel kurula Hüseyin GÖRÜM ve İbrahim ÖZCAN’ın da geldiğini, ancak nasıl geldiklerini bilmediğini,orada Taner ÜNAL’ın genel başkan seçildiğini, kendisinin de teşkilattan sorumlu başkan yardımcısı olarak isminin yazıldığını, 7-10 gün sonra tekrar bir toplantı için Ankara’ya gittiğinde genel kurula katılan bazı şahısların kendisine Taner ÜNAL’ın aynı evi birkaç kişiye sattığını söyleyerek noter belgelerini gösterdiklerini, Taner ÜNAL’ın daha önceki görüşmelerinde kendisine teröristler tarafından vurulduğunu bunun için ayaklarının kısaldığını söylemiş olduğunu,ancak şahsın dolandırdığı insanlar tarafından vurulduğunu öğrendiğini,öğrendiği bilgiler üzerine VKGB ile ilişkisini kestiğini ve bir daha toplantılarına katılmadığını,  Taner ÜNAL’ın ikinci toplantıya Hüseyin GÖRÜM ve İbrahim ÖZCAN ile birlikte bazı şahısları çağırmadığını,şahısların da bu nedenle Taner ÜNAL’a kızdıklarını öğrendiğini, İstanbul’a döndükten sonra birkaç ay kadar hiç kimseyle görüşmek istemediğini,ancak şahısların bir ara at yarışları dalında Kuvayı Milliye kupası adı ile  turnuva düzenlediklerini duyduğunu ve şahısları yaptıkları etkinlik için tebrik ettiğini, Ayvalık’tan İstanbul’a geldikten sonra şahıslarla görüşmeye başladığını,yaşanan bu olaylardan sonra İbrahim ÖZCAN ve Hüseyin GÖRÜM’le birlikte Kuvayı Milliye Derneğini kurmaya karar verdiklerini ve gerekli çalışmalara başladıklarını,

Kuvayı Milliye Derneğini 11 Kasım 2005 tarihinde İl Dernekler Müdürlüğüne müracaat edip alındı belgesinin alınmasıyla kurmuş olduklarını, kendisinin VKGB’den ayrıldıktan sonra uzun bir süre herhangi bir girişimde bulunmadığını,yukarıda da beyan ettiği üzere Hüseyin GÖRÜM ve İbrahim ÖZCAN ile birlikte çekirdek kadro ve düşünceyi oluşturduklarını, tam bağımsız ve bağlantısız Kuvayı Milliyeadında bir dernek kurmayı planladıklarını, kendisinin Binvar KURBANOĞLU, Türkan GÖRÜM, Sezin ALPER, Nevzat ÇETİN, Savaşan TOSUN ve Mehmet BEŞLİOĞLU isimli şahıslarla kurucular kurulunu oluşturup derneği kurduklarını, Hüseyin GÖRÜM ve İbrahim ÖZCAN sabıkalı olduklarından dolayı kurucular kurulunda yer almayı uygun bulmadıklarını, hatırladığı kadarıyla kendisi ayrılmadan önce üye kayıt defterindeki üye sayısının 280 civarında olduğunu, şu an net üye sayısının kaç olduğunu bilmediğini, üyelerin görev ve sorumluluklarının dernek tüzüğünde yazdığını beyan etmiştir.

Şüpheli Hatice BAHTİYAR’ın savcılık ifadesinde; İbrahim ÖZCANIN Kuvayı Milliye derneğinde gayrı resmi yöneticisi olduğunu beyan etmiştir.

Şüpheli ihsan göktaş  kullandığı isaakhimmelstein@hotmail.com ismi ile irfanyildiz1964@hotmail.com  ismini kullanan İrfan YILDIZ isimli kişi ile yaptığı 16.12.2007 tarihli görüşmede; ihsan, “abi burda İbrahim demirhan/kan diye birisi geldi!!,arabasında silah bulunmuş gazeteye cıkmış ve bir kerede ayağından vurulu KM ye gelmiş”, “şimdi Hüseyin ile yukarda kulis yapıyorlar, kısa boylu evet ve agresif birisi, bilgi varmı?, 2kişi geldiler..”, “bilgi varmı abi”, İrfan’ın evet hüseyinin yanında idi daha önce ve kavgalı ayrıldı”,İhsan: “burada bu ölüm kalım olayı, ve mevzubahis Kuvvayı Milliye dir...,anladım,anları bana karşı kurma ihtimali ne kadar? , İBRAHİM neci, neyapar ”, İrfan: “bir yazar var Ali ÖZOĞLU diye onunla beraber hareket eder bu İBRAHİM. geçinmesi zor biridir”, İhsan: “durşu?MHP mi?,nerden kilitleye bilirim yani”,İrfan’ın “orayı ele geçirmeye çalışacaklardır.,sol”, “şimdi Ali ÖZOĞLU ile beraber. bu Ali yazar. orada kitapları vardır, ben uzun zamandır görmüyorum, valla İçerenköyde takılıyordu ama takip etmedim”, İhsan: “Devlet de görevi varmı!!,polis, asker, vesaire...,diğer kanaldan haber verdim ben,duruma göre ekip hazırlandı”, “ipini çekeceğin burda mesihin az kaldı.”., İrfan: “İbrahim oralarda mı”,İhsan: “ yok kayboldu, bir daha gelmedi”, İrfan: “o fazla gözükmez oralarda. Aralarında ne problem var bilmiyorum. ama bir değişiklik olursa çıkar herhalde piyasaya”, İhsan: “bana onun adresini versene abi .”, İrfan: “içerenköyde yeşil kunduranın arkasında öğretmen evi nin oralarda biryerde ama adresini bilmiyorum samimi değilim onla haüa kapıştık”,İhsan: “ANLADIM ABİ O ULUSAL KANALDAKİ PERİNCEK İLE ORTAMI VAR MI”, İrfan’ın “VAR”,İhsan: “Ne derece,Perincek İhsan’ı iyi bilir”,İrfan: “Ama çok bilmiş birisi. kendini beğenmiş.,PERİNÇEK’ LE BU YAZAR ALİ ÖZOĞLU VASITASI İLE BAĞLANTISI VAR SANIRIM, belki direkt olabilir, orada o yazarın kitabı vardır adı ŞİFRE ÇÖZÜLDÜ olması lazım”,İhsan: “Perincek’in cebi cebimde..abi..,onun la bağlantısı varsa bu Perincek’ i bağlar” dediği anlaşılmıştır. 


Şüpheli Neriman AYDIN’dan el konulan 7 numaralı CD içersindeki bel1.doc isimli word belgesi içeriğinde; 7 ocak 2006 yer İlk San öğretmen evi tesisleri, Ankara Kalesi Altı Ulus.. başlığı altında; “6 ocak 2006 gecesinden misafirimiz olan Ali Özoğlu ve Hatice Bahtiyar ile birlikte baba evimizde Çankaya ‘da  kahvaltı sohbetinden sonra malum mekana intikal ettik,  İbrahim Beyle kahve içtik, sohbet ettik . ilk 5-10 dakika sükunetini muhafazadan sonra Vatansever Güçler Birliğinin tüzüğünü hazırladığından ve memleketimize dair bir takım endişelerden bahsetti İbrahim Bey.  

Ali Özoğlu Beyle tanışmasını istediğim Hakan E. kardeşimiz de bu sohbete katıldı. Bir saate yakın bir zaman sonra sohbet esnasında aslında İbrahim Bey(ÖZCAN) ilginç ifadelerde bulundu………….. şeklinde ifadelerin bulunduğu,

Şüpheli İbrahim ÖZCAN’a ait 0505 658 86 53 nolu telefonu sim kartı üzerinde yapılan incelemesinde; 

Mesaj 4
:sevgılı ve kıymetlı kardesımız. t ünal ıle yasal z planı tamam. sevgıler ve saygılar. h bozkurt.

Mesaj 6
:ız ayyıldızlar dertlerle hedefe varanlardanız. hedef tertemız geçmısı olan bır genel baskanla vkgb harekâtıdır. bu hedefe ulasmak bızlere farz oldu. hb.

Mesaj 7
:t ünal olayına ankara valısı el koydu. elınde bulunan belgelerle bendekılerı bırlestırnek ve hepsını valıye ıntıkal eüırnek ıstıyorum. sevgı ve saygılar. hb.

Mesaj 10
:taner ünalın durumu genelkurmay ıstıhbarat daıresı baskanına ve emnıyet genel müdürüne belgelerle ıletıldı. sevg ve saygılar. h bozkurt yazdığı, 

Şüpheli İbrahim ÖCZAN’ ın telefon irtibatlarının tespit edilmesiyle ilgili yapılan çalışmalar sonucunda;

1
Durmuş Ali ÖZOĞLU





638
2
Hatice BAHTİYAR






504
3
Hüseyin GÖRÜM






634
4
Kuddusi OKKIR






54
5
Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK-





30
6
Mehmet Fikri KARADAĞ





109
7
Muzaffer TEKİN






44
8
Raif GÖRÜM







11
9
Rasim GÖRÜM






8  kez görüştüğü tespit edilmiştir.

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Şüpheli İbrahim Özcan’ın Ergenekon Terör Örgütünün kendisine bağlı “Sivil Unsurların” kurulması ve örgütlenmesi amacı ile hazırladığı “Lobi” adı verilen gizli-örgütsel çalışması uyarınca kurulan Ergenekon Terör Örgütüne bağlı “Lobi Yapılanmasının” kararı ve bu yapılanmanın Sivil Toplum Kuruluşları alanındaki faaliyet şekil ve esaslarını belirlemek için hazırladığı  “Dinamik” adı verilen örgüt dokümanında gösterilen  “Kuvayı Milliye Cephesi gibi Milli Mücadele yıllarında kurulan örgütlerin günümüzde yeniden kurulması ve faaliyete geçirilmesi uygun görülmüştür” hedefinin uygulamaya konulması amacı ile kurulan Kuvayı MilliyeDerneğinin kurulmasında etkin rol oynadığı, Ergenekon Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda yönetilmesine yardımcı olması için teşkilattan sorumlu başkan yardımcısı olarak görevlendirildiği, bu görevi kapsamında da örgüte eleman kazandırdığı, örgüte kazandırdığı elemanların profillerinden de yararlanıp mafya tarzı faaliyetlerde bulunarak örgüte gelir temin ettiği, yine örgüte kazandırdığı elemanlar aracılığı ile örgüt amaçları doğrultusunda istihbarat topladığı, legal faaliyetleri çerçevesinde sivil demokratik tepki görüntüsü ve kamuoyu oluşturmak amacı ile yönetim aleyhine olan sivil toplum hareketlerini organize ettiği veya içerisinde yer aldığı iddiası ile itham edilmektedir. 

Yukarıda geniş olarak özetlenen telefon görüşmelerinden de, şüphelinin Ergenekon Terör Örgütünün Kuvayı Milliye Derneğindeki yapılanması hiyerarşisi içerisinde bulunduğu ve doğrudan Mehmet Fikri KARADAĞ’a bağlı olarak faaliyet gösterdiği, bizzat veya örgüt hiyerarşisi içerisinde kendisine bağlı olan örgüt üyeleri Durmuş Ali Özoğlu Urfa da Mehmet Diyarbakır’da Şahin… Kastamonu da Yaşar ve Hatice BAHTİYAR ile örgüte adam kazandırma, örgüte gelir temin etme adına tahsilât, askeri ihaleleri takip ve örgüte gelir temini. Usulsüz ihaleleri örgüt üyelerine kazandırma, teşkilatlanma ve karargâh kurma, askeriye ve bürokrasi içerisinde yapılanma. Örgütün düzenlediği mitinglerde afiş ve pankart hazırlanması ve hazırlıklarını organize etme, kamu kurum kuruluşları ile irtibatı sağlama ve istihbarat toplama faaliyetleri yürüttüğü anlaşılmaktadır 

Her ne kadar İbrahim ÖZCAN kollukta vermiş olduğu ifadesinde resmi veya gayrı resmi olarak dernekte herhangi bir vazifesinin olmadığını beyan etse de, dernekte gönüllü olarak çalışmaya başladığını ancak daha sonra çıkan anlaşmazlık sonucu dernekten ayrıldığını belirterek üstü kapalı olarak dernek üyeliğini itiraf etmiştir Kuvayı Milliye Derneği kurucusu ve başkanı Mehmet Fikri Karadağ’ın 25.1.2008 tarihli kollukta alınan ifadesinde derneğin kuruluşunda çekirdek kadro olarak İbrahim ve Hüseyin birlikte kurmaya karar verdiklerini ve kuruluşunda İbrahim Özcan’ın da kurucu olarak alacakları ancak sabıkalı olduğundan dolayı alamadıklarını belirtmiştir. Şüpheli bu konuda kollukta vermiş olduğu 3.7.2008 tarihli ifadesinde kendisinin derneği kurmak için Fikri KARADAĞ tarafından davet edildiğini kabul etmiştir. Ayrıca evinde yapılan aramalarda Kuvayı Milliye  flaması, ev ve işyerinde yapılan aramalarda bulunan CD ‘lerde ve  Ergenekon Silahlı Terör Örgütüşüphelileri M. Fikri KARADAĞ, Hüseyin GÖRÜM, Oktay YILDIRIM , Muzaffer TEKİN ile çekilmiş birçok fotoğraf ele geçmiştir. Şüpheli dernekten ayrıldığını ifade etse de Raif GÖRÜM’ ün emniyetteki ifadesinde ve İbrahim ile yapmış oldukları telefon görüşmelerinden tutuklanma tarihine kadar dernekle olan ilgisini kesmediği ve bozulan itibarını kurtarmaya çalıştığı, şüpheli Hatice BAHTİYAR’ ın savcılık aşamasındaki ifadesinde İbrahim ÖZCAN Kuvayı Milliye Derneğinde gayrı resmi yönetici olduğunu belirtmesi karşısında İbrahim ÖZCAN’ ın Fikri KARADAĞ ile bağlantılı olarak çalıştığı anlaşılmaktadır.  

Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde Fikri KARADAĞ’ ı yasadışı sivil yapılanmanın başı olarak kabul ettiği ve ona bağlı olarak çalışmaya devam ettikleri (tape 6883), eleman kazanmak amacıyla Fikri KARADAĞIN yanına eleman götürdükleri ve M. Fikri KARADAĞ’IN yakalandığı esnada panik içinde kendisini arayan örgüt elemanlarının Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsoruşturmasının kendilerine de ulaşacağının endişesiyle kendisin aramaları esnasında yakalananların aslında yanlış yapanlar olduğu, yanlış yapanların cezalarını çekeceklerini belirterek onları teselli ettiği, kopmaların önüne geçmeye çalıştığı bu arada kendilerinin asıl devlet veya derin devlet oldukları ve kendilerine bir şey olmayacağı inancını yaymaya çalıştığı, kazandıkları tabanı kaybetmek istemedikleri anlaşılmaktadır.  

Yukarda geniş özetinin verildiği 6876, 6875, 6879,6794,6795 ve 6897 nolu telefon tapelerinde Urfa’daki temsilcileri olan Mehmet’e gönderilen afiş kitap ve dokümanları adliye emniyet ve jandarmaya tanıdıkları hakim ve savcılara iletilmesi ve emanetlerin örgüt adına dağıtıldığının vurgulanması istenmektedir. Urfa’ya tayin edilen örgüt elemanı ile ilgilenilmesi talimatı verilmekte ve takibi yapılmakta ve bu kişiye 24 saat telefonun açık olduğu ve gerektiğinde temsilcisi Mehmet’le de irtibat kurarak her türlü ihtiyacının karşılanacağı garantisi verilmekte, Murat’ta başına silahla yaralanma ilgi bir olay geldiğinde emniyet içerisindeki bağlantılarına ulaşılmasını ve kendisinin de aynı takımın içinde olduğunu bildirilmesini istemektedir ki  bu durum da  bürokrasi içerisinde yapılanma faaliyetlerini kanıtlamaktadır. 6879 nolu telefon tapesinde Mehmet ve Murat’ın kendi takımından olduğunu belirterek kendi hiyerarşisi içerisinde hareket ettiği anlaşılmaktadır.  Ayrıca elemanlarına oradaki askeri kişilerle tanıştırılmasına özel önem verilmekte ve Toplumsal Dönüşüm internet sitesini takip etmesi tavsiye edilmektedir.  

Tape no 6877 nolu tele1efon görüşmesinde Kastamonu’daki kişi ile görüşmesinde şüpheli örgütün faaliyetleri nedeniyle özellikle sıkıntılı olduğu için güneydoğu bölgesini dolaştığı ancak baharda Kastamonu’ya gelerek buralara karargâh kuracaklarını ve her yerde kurduklarını ifade etmektedir. Hatta Yaşar’ın gizli görüşmeler yapabilmeleri için yer aradığı, buraya geldiğinde de adliye emniyet ve jandarma ve kamu kurum ve kuruluşlarını dolaşacaklarını belirtmektedir. Bu bağlamda şüphelinin örgüt içinde kendi bölgesinde özellikle güneydoğuda teşkilatlanarak bu konuda da özellikle gizli yerleri tercih ettikleri ve gittikleri her yerde kamu kurum ve kuruluşlarını ziyaret ettikleri, devlet ve bürokrasi içerisinde teşkilatlandıkları anlaşılmaktadır. Ayrıca şüpheli İbrahim Özcan’‘nın kendi bölgesinde afiş dağıtılacağı zaman kendisine 14 ilin bağlı bulunduğu Erzurum’daki örgüt üyesini göndermektedir. ( tape 6795, 6802, 6868)

ERGENEKON terör örgütünün yapılanması içerisinde askeri yapılanmanın çok önemli bir yeri olduğu anlaşılmaktadır. Bu örgütün üst yöneticileri içinde asker kökenli kişilerin bulunduğu ve bu kişilerin ellerindeki imkân ve yetkilerini örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda kullandıkları anlaşılmaktadır. İbrahim ÖZCAN sabıkalı, geliri ve işi hatta sabit ikametgahı olmamasına rağmen TSK mensupları ile yakın ilişki içerisinde olduğu, bu ilişkiler sayesinde bir çok kişinin askerlikle ilgili problemlerini çözdükleri ve istedikleri yerlerde askerlik yapmalarını sağladıkları ayrıca bu ilişkileri örgütün farklı amaç hedefleri için kullandıkları görülmüştür. ( tape 6906,6908, 6909, 6910).bundan başka bir rap sanatçısın bakaya suçundan dolayı ülke içine girmesi esnasında tutuklanmaması için nüfuzlarını kullanarak bu problemlerini çözdükleri anlaşılmaktadır.(tape, 6856, 68649 Bundan başka bu ilişkileri kullanarak askeri ihaleleri takip ederek hem kendisine hem de örgüte gelir temin ettiği( tape 6880, 6886, 6902)) hatta bu nüfuzunu baskı aracı olarak da kullandığı görülmektedir( tape 6889). Nüfuzunu kullanarak askeri bölgede hafriyat döküm sahası olarak kullanmak için Ankara gittiğini ve bu işi komutanlarla görüşerek tepeden inme şeklinde halledeceğini daha sonra çıkacak problemleri de jandarma bölge komutanlığındaki nüfuzunu kullanarak halledeceğini belirtmektedir(tape 6889).  Şüpheli İbrahim Özcan‘ın birçok asker kişi ile irtibat içerisinde olduğu ve kendi sorumluluk bölgesinde hem teşkilatlanmak amacıyla yapmış olduğu gezilerde jandarma, emniyet, adliye ve kamu kurum ve kuruluşlarını sürekli olarak ziyaret ettikleri ve temsilcileri sayesinde buraları hediyeler gönderilerek bürokrasi içerisinde yapılandıkları anlaşılmaktadır(tape,  6876, 6878, 6879, 6794, 6795 ). Hatta örgüt elemanlarının yanında başkaları nazarında itibarını ve etkinliğini artırmak ve örgüt amaçları doğrultusunda kullanmak amacıyla o kişiler askeri kişilerle birlikte ziyaret edilerek ve yanında general rütbesindeki kişiler aranarak çevresine askeriye içerisinde ne kadar güç sahibi olduklarını bu suretle kendilerini askeri bünye içerisinde imiş gibi göstererek taban kazanmaya ve örgütün hakim konumunda olduğunu göstermek için TSK ‘nın bu işin içinde olduğunu vurgulamaktadır. ( tape 6878 ). Başka bir zaman da ise  o ile yeni gelen örgüt elemanları yine örgüt mensubu subaylarla özellikle resmi kıyafetlerle ziyarete gidilerek eleman kazanmaya çalıştıkları görülmektedir. (tape 6794. 6795 )

Şüpheli özellikle kendi bölgesinde teşkilatlanma bağlamında Erzurum Kızılay şubesin kendi elemanlarının tayini için çalışmakta ve kondu çalışmalar yapmaktadırlar. (tape 6794, 6802) Şüpheli telefondaki görüşmelerinde kendisini kimi zaman devlet olarak kimi zamanda jitem olarak tanıtmakta ve kendisine de zaman zaman jitem olarak hitap edilmektedir. 
Şüpheli İbrahim ÖZCAN’ın Kadıköy ilçesi İçerenköy Mahallesi. Güneş Sok. Sarıoğlu Kardeşler Apt. No.4 D.2 sayılı adresinde yapılan aramalarda :

Toplam 5 sayfada birçok isim hakkında istihbarı not içeren numaralandırılmış dokümanlar.

Toplam 3 Sayfadan oluşan numaralandırılmış TÜRKİYEYİ YÖNETENLERİN ETNİK KÖKENLERİ başlıklı yazının bulunduğu doküman 

11 sayfadan oluşan ajanda sayfasına yazılı not defterinde;”… bir ara Türkiye’nin sanki tüm bilgileri bizde toplanıyordu, bu bilgilerimizi paylaşmak istediğimiz büyüklerimiz bizlerden uzaklaşmaya başladı…”, “…: Bize sizleri destek veriyoruz diye gelen kişiler dr. Askr, prof. – polis- işçi-mühendis-öğrenci-esnaf ve bazı kamu yöneticileri bütün çarpık ve yozlaşmış ilişkileri bizlerle belgeli olarak paylaşıyorlardı…” bilgi notu,

İşyerinde bulunan çanta içerisinde kapak kısmında Hukukun Üstünlüğü Platformu yazan 1 adet küçük yeşil kapaklı ajanda içerisindeki istihbari not .  

24.1.08, tarihli 6887 nolu, İbrahim Özcan – x şahısla yapmış olduğu telefon görüşmesinde özetle; 

İbrahim’in “Karşıdasın bir not alma imkânın var mı? “botaş nehir tekstil Çerkezköy senin bölgen”, ” Botaş Nehir tekstil kimdir nedir ne değildir” , ” Sahibi konumu kimdir nedir nasıl bir adamdır” , “… biraz daha ince detaylı bir iki konu varda”, ”: Şişman bir adam Muzaffer KILAVUZ tamam seninle konuşacaz o zaman iyi bir fizibilite seninle bazı şeyleri konuşucam” şeklinde ismi bilinmeyen şahsa kendi bölgesinde bulunan bir kişi ve şirketle ilgili olarak araştırma yapması talimatı vermektedir. Bu konuşmadan da örgüt içinde istihbarı dinlemelerle alakalı olarak bölgesel olarak yapılandıkları görülmektedir. 

3.1.2008 tarihinde, 6878 nolu İbrahim Özcan – Mehmet Kalın ile yapılan telefon görüşmesinde; İbrahim telefonda  “: Mehmet ne var ne oldu ya Diyarbakır da bu nedir yav “ , “ Şeyi bir arasana bi Şahini ben arıyorum telefonları şey etmiyor”,  dediği tespit edilmiştir. Tüm bu bilgilerin birlikte değerliğinde İbrahim Özcan’ın örgüt amaçları doğrultusunda istihbarat toplayıp kişilerin siyasî, felsefî veya dinî görüşlerine, ırkî kökenlerine ve benzeri özelliklerine ilişkin bilgileri hukuka aykırı olarak kişisel veri olarak kaydettiği anlaşılmaktadır. Kendisi bu konuda emniyette verdiği ifadede kendisine gelen istihbarat bilgilerini kendi uygun gördüklerini ilgili kuruluşlarla paylaştıklarını belirtmektedir. Nitekim Taner Ünal ile elde edilen bilgilerin Hüseyin BOZKIR vasıtasıyla Valiliğe verildiği telefonuna gönderilmiş mesajlardan anlaşılmaktadır. 

Örgüt kendi amaçları ve görüşlerine uymayan Devlet adına yapılan tüm icraatları ihanet olarak algılamakta ve suçlamaktadırlar. Bu amaçla örgüt üye ve dernekleri kamuoyu oluşturup Ergenekon Silahlı Terör Örgütüamaçları doğrultusunda toplu eylem ve gösteriler yaptıkları ve ülke içerisinde kargaşa ortamı yaratıp halkta panik ve kutuplaşmaya yol açacak eylemleri yapmayı benimsedikleri ve bilfiil organize ettikleri anlaşılmaktadır. Şüpheli İbrahim ÖZCAN kendisine bağlı olarak çalışan ve Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun başında bulunduğu Toplumsal Dönüşüm Yayınevinde bu tür mitinglerde kullanmak üzere afiş, bayrak, poster ve pankartlar hazırladıkları, bu pankartların hazırlanmasında mali destek sağladıkları, kullandıkları, bu toplu gösterileri organize ettikleri, bu hadiseleri telefonda şifreli şekilde konuştukları ve bu pankart ve afişler mitinglerde kullandıkları anlaşılmaktadır( tape 6885, 6904 ve 6882). Bu afişleri 1000 kadar bastırarak yurt çapına dağıttıkları , emniyet görevlileri başsavcı, hakim ve jandarmayı da bu afişleri asılması aşamasında yardım için çağırdıkları anlaşılmaktadır. (tape 6868,6795, 6802)

Şüpheli İbrahim ÖZCAN ile bağlantılı olarak çalışan D. Ali ÖZOĞLU  ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde örgüt içindeki ikili uygulamaların ve döneklerin bulunduğundan yakınarak  çürük elmaların temizlenmesi gerektiği bu konuda yıldız sahibi üst düzey askeri kişilerin öldürülmesi gerektiği, bu eylemlerin bir kısım kişileri uyandıracağı ve yazı ve konuşma zamanının geçtiğini ve artık eylem zamanının geldiğini belirterek bu işi Alinin yapması  için talimat vermektedir. D. Ali ÖZOĞLU telefonların dinlenme ihtimalinin de verdiği rahatsızlık ile bu konunun kendisinin işi olmadığını, bu işin başka bir birimin işi olduğunu belirterek bu öldürme işine karşı çıkması üzerine örgüt dışındakileri nasıl uygulama yapılıyorsa örgüt üyelerine de aynı uygulama yapılması ve bu konunun ülke problemi olduğundan dolayı dışarıdaki kimselere nasıl işlem yapıldıysa örgüt  içindeki kimselerde aynı uygulamanın yapılması gerektiği belirtilmektedir (tape 6881). Böylece darbe zemini hazırlanması için birilerinin uyanması amacıyla üst düzey subayların dahi öldürülmesinden kaçınmayacak kadar gözlerini kararttıkları anlaşılmaktadır. İbrahim ÖZCAN örgütün gidişatından memnun olmadığından dolayı eski elemanlarla toplantı yaparak işe el koyduğu anlaşılmaktadır. (tape 6891)

Ergenekon Silahlı Terör Örgütükapsamında yapılan soruşturmalarda M. Fikri KARADAĞ ve ekibinin tutuklanma kararlarından sonra örgüt içinde yeni kararlar alındığı artık eylem zamanı geldiği ve bunları uygulamaya koyacakları anlaşılmaktadır.( tape 6898 )

Bunlardan başka İbrahim ÖZCAN’ın  yasadışı arsa alım satımı yaptığı ( tape 6903 )ve konuda resmi kurumları kullandıkları, bunları yaparken de diğer mafya gruplarını küçük mafya olarak nitelendirdikleri ve çekinmedikleri, yasa dışı tahsilât yapmaları için bağlantılı elemanlarına talimat verdiği ( tape 6900), örgüt elemanları kendisinden açıkça silah ve sigara istedikleri ve bu konularda da kaçakçılık yaparak örgüte gelir temin ettiği anlaşılmaktadır.       ( tape  6906) Ayrıca telefon görüşmelerden silahlı eğitim için dağa çıktıkları bu konuda eğitim aldıkları anlaşılmaktadır.(tape ,  6833)

Ergenekon Terör Örgütünün kendisine bağlı “Sivil Unsurların” kurulması ve örgütlenmesi amacı ile hazırladığı “Lobi” adı verilen gizli-örgütsel çalışmasının “Yöntem” alt başlığında  yazılı “Lobinin tüm çalışma ve faaliyetlerinde gizlilik prensiplerine sadık kalınmalıdır” prensibine uygun olarak faaliyetlerini gizli yürüttüğü anlaşılmaktadır.

Şüpheli telefon görüşmelerinde gizlilik ve şifreli konuşmaları dikkat ettikleri örgütle ilgili önemli konuları karşılıklı görüşmeleri gerektiği ihtar edildiği açıktan yapılan görüşmeler konusunda rahatsızlığını belirttiği bu bağlamda da şüpheli önemli örgütsel görüşmelerini telefondan yapmayıp muhataplarını bu konuda uyararak, örgütün faaliyetlerindeki gizlilik prensibine uyduğu anlaşılmaktadır.(tape:6877,6881,6880,6881,6904,6886,6889, 6896,6899,6905, 6906 ve 6880 )

Yukarıda açıklanan nedenlerle;

Şüpheli İbrahim Özcan’ın  üzerine atılı ERGENEKON Terör Örgütünün ara  yöneticisi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/1, 

Cebir Ve Şiddet Kullanarak TBMM’ ni Ortadan Kaldırmaya, Kısmen Veya Tamamen Görevlerini Yapmasını Engellemeye Teşebbüs suçundan eylemine uyan TCK’nun 311/1, 

Cebir Ve Şiddet Kullanarak Yürütme Organını Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etmek suçundan TCK’nun 312/1, 

Askerleri Kanunlara Karşı İtaatsizliğe Teşvik Etmek suçu nedeniyle TCK’nun 319/1,

Kişileri aynı suç işleme kararı altında siyasî, felsefî veya dinî görüşlerine, ırkî kökenlerine ve benzeri özelliklerine ilişkin bilgileri hukuka aykırı olarak kaydetmek suçu nedeniyle TCK.nun 135/1-2, 43,
  3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

42- Şüpheli Kemal AYDIN

a-Savunmaları,

Emniyet beyanında; 

Ankara Üniversitesi Bankacılık bölümünü bitirdikten sonra 1973 yılında Ziraat Bankasında memur olarak göreve başladığını, 1977 yılında Ziraat Bankasından ayrılarak Tarım ve Köy İşleri Bakanlığına geçtiğini, 1978 yılı sonunda Diyarbakır iline tayini çıkınca gitmek istemediğinden Tarım ve Köy İşleri Bakanlığından ayrıldığını,  kısa bir zaman geçtikten sonra Türkiye Kızılay Derneği genel merkezinde Müfettiş olarak göreve başladığını, 2001 yılında Kızılaydan emekli olduğunu, ayağından sakat olduğu için askerlik görevini yapmadığını, 1970’li yıllarda ruhsatsız silah yakalatma olayından para cezası aldığını, Gölcük depremi sırasında Kızılay Genel Koordinatörü tarafından hakkında dava açıldığını, beraat ettiğini, 0533 236 97 86 numaralı cep telefonu 2001 yılından bu zamana kadar kullandığını,

2002 yılı Haziran ayında Büyük birlik Partisine üye olduğunu, 


Mehmet Şener ERUYGUR ve Ahmet Hurşit TOLON’u medyadan tanıdığını, Bunun haricinde kendileri ile herhangi bir görüşmesinin olmadığını,

Ercüment OVALI’yı babasının Tabip Albay olması nedeniyle tanıdığını, telefon irtibatının bulunduğunu, 

Neriman AYDIN’nın kardeşi olduğunu, Kendisinin toplumsalhaber.com isimli kime ait olduğunu bilmediği sitede makaleleri olduğunu,

 Mustafa Ali BALBAY ile 2008 yılı Mart-Nisan aylarında Ankara’da bulunan fuarda tanıştığını, bunun haricinde kendisi ile herhangi bir görüşmesinin olmadığını,

Sinan AYGÜN’u hemşerisi olması nedeni ile tanıdığını, bir yıl kadar önce Av.A. E. ile yanına gittiğini,

Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu 2007 yılı ocak ayından beri tanıdığını, bu şahsın  ŞİFRE ÇÖZÜLDÜ isimli kitabının yazarı olduğunu, kendisini bu kitapla ilgili olarak tebrik etmek için araması nedeni ile tanıdığını, Toplumsal Dönüşüm Yayınlarının sahibi olduğunu bildiğini, dostluklarının olduğunu,  

Hamza DEMİR’i avukat arkadaşı A.E.’ in bürosunda 2 yıl kadar önce tanıdığını, bu şahsın ne iş yaptığını bilmediğini, görüşmelerinin olduğunu,

İbrahim ÖZCAN’ı 2007 yılı Mart ayında Ankara ilinde kitap fuarında Durmuş Ali ÖZOĞLU’ na ait Toplumsal Dönüşüm Yayınlarının fuarında tanıdığını, birkaç sefer görüştüğünü,

Muhammet Murat AVAR’ı 1 yıl kadar önce Erzurum 9. Kolorduda görev yapan Yarbay A.E. vasıtası ile tanıdığını, A.E. isimli şahıs Muhammet Murat AVAR isimli şahsı yanına gönderdiğini, Erzurum ilinde yerel gazetecilik yaptığını söylediğini, bu şahsa iş bulmasını istediğini, bu vesile ile şahsı tanıdığını, irtibatı olduğunu,

Siyami YALÇIN isimli şahsı Muhammet Murat AVAR isimli şahsın vasıtası ile tanıdığını, şahsın halen ne iş yaptığını bilmediğini, irtibatının olmadığını,

Sevgi ERENEROL’u görüşlerini tebrik etmek için aradığını, kendisi ile 2-2,5 yıl kadar önce bu vesile ile tanıştığını, kendisinin Türk Ortodoks Kilisesinin basın sözcülüğü yaptığını bildiğini, daveti üzerine Türk Ortodoks Kilisesinin tarihten 2 yıl kadar önce 80. kuruluş yıl dönümü törenlerine katıldığını, bu törende Milli Güvenlik Kurulu Genel Sekreteri olan Tuncer KILIÇ’ ı hatırladığını,  

Kemal KERİNÇSİZ isimli şahıs Rum Ortadoks Patrikhanesinin Türkiye’nin dışarısına çıkarılması için kampanya başlattığını, kendisinin de kampanyaya dilekçe ile katıldığını, daha sonra Kemal KERİNÇSİZ ‘in kendisini arayarak katıldığı için teşekkür ettiğini,  

Ergün POYRAZ’ıı yazdığı kitaplardan dolayı tanıdığını, birkaç sefer aynı ortamlarda bulunduklarını ve telefon irtibatı olduğunu,
Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsın Kuvvai Milliye Derneğinde yöneticilik yapıp yapmadığını bilmediğini,

Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsın pilot teğmen olduğu, yanına gelip gittiğini, bu şahsın taksi ile giderken taksi şoförü olan bir kişinin Hizb-ut Tahrir isimli bir yere kendisini davet ettiğini, Mehmet Ali ÇELEBİ kendisine bunu anlattığını, kendisine görüşmesini söylediğini, taksici olan şahsın kendisine Hizbut Tahrir’ e ait tanıtım amaçlı belge ve CD’ ler verdiğini ve toplantı amacı ile ikametlerine çağırdığını, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin aldığı belgeleri kendisine getirdiğini, Noyan ÇALIKUŞU ve Mehmet Ali ÇELEBİ’nin buluşmaya gittikleri şahısların fotoğraflarını çektikleri, Bunun üzerine kendisinin de basın işleri ile uğraştığı için Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsı aradığını ve bu belgeleri görmesini istediğini, Durmuş Ali ÖZODĞLU’na seni bekliyorlar sözü ile belgeleri, Özel kuvvetlerim sözü ile de şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsı kastettiğini,  


Harbiyede eğitim gören şüpheli Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsı ailesi vasıtası ile tanıdığını, tank teğmen olarak Ankara ilinde görev yaptığını, Mehmet Ali ÇELEBİ ve Yaşar isimli kişileri tanıdığını, samimi olduklarını, ikametine gelip gittiklerini, sohbet amaçlı geldiklerini,

   
İletişim tespit tutanaklarından sürekli olarak ESAS DEVLET tarafından görevlendirildiği, Başkomutan tarafından talimat aldığı ve 1 numara diye bir şahıstan bahsettiği hatırlatılarak sorulduğunda; Esas Devlet sözü ile Türk Silahlı Kuvvetlerini kastettiğini, Türkiye’yi koruyabilecek tek güç olarak gördüğü için Esas Devlet olarak Türk Silahlı Kuvvetlerini gördüğünü, başkomutan sözü ile Türk Silahlı kuvvetlerinin başında bulunan Genelkurmay Başkanı Y.B.’ ı kastettiğini, 1 numara sözü ile kastettiği Genelkurmay Başkanı olduğunu, 

Genel Kurmay Başkanı’na mektuplar yazdığını, Türkiye ve ordu ile ilgili kaygıları kendisine ilettiğini, yüz yüze görüşmediğini,

Telefon görüşmelerinde Genel Kurmay Başkanının adını kullanmaktan ise 1 numara veya başkomutan sözlerini kullandığını,

 27.01.2008 günü Saat:20.41’de Ercüment OVALI isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; K.AYDIN’ ın Trabzonda yaptığınız konuşmanın Devlet tarafından Milat olarak algılandığından bahsettiğiniz, Devletle konuşuyorum konuşurum ama isim yok diyor Neriman yazmış buraya diyor ki ben devletim devletim, devletim diyebilirsiniz ama bu isim için Y. Paşa yı söyleyebiliriz o açık tamam, Y. Paşa ve İ. Paşa falanlar bunlar gündemde olanlar şeklinde konuştuğu hatırlatılıp sorulunca; Trabzon ilinde 11.01.2007 tarihinde Kanal Mavi isimli yerel kanalda bir programa katıldığını, Türkiye’yi bekleyen tehlikeleri anlattığını, Devlet tarafından bu konuşmanın milat olarak algılandığını söylemesinin nedeni de daha sonra konuşmalarına paralel olarak TSK komuta kademesinin açıklamalar yapıp, Türkiye’yi bekleyen tehlikeleri anlattıklarını, Türkiye’de şahısların belirli kurumlara güvenleri olmadığını gördüğünü, bu yüzden güven duyulan kurum olarak ta ESAS DEVLET olarak adlandırarak Türk Silahlı Kuvvetlerini gördüğü için Esas Devlet sözünü sürekli olarak kullandığını,  Genelkurmay Başkanlığına sürekli olarak görüşlerini yazılı olarak aktardığı için Devletle irtibatlı olduğu söylediğini, şahıslara bir güven vermeye çalıştığını,


Askeri personelin adını görüşme yaptığı şahıslarda güven vermek maksadı ile kullandığını, 

Noyan ÇALIKUŞU, Mehmet Ali ÇELEBİ, Eren, Yaşar isimli şahıslarla irtibatı olduğunu, ikametine çok sık olarak geldiklerini, Türkiye üzerine siyasi konular ve çeşitli konular üzerine konuştuklarını, geç saatlere kadar çeşitli konularda sohbet ettiklerini, şahısları her konuda bilgilendirdiğini, amacının ülkenin geleceğinde önemli olan Ordu görevlileri olan şahıslara doğru olduğunu düşündüğü bilgileri aktarmak olduğunu, ailesine ayırmadığı zamanı bu şahıslara ayırdığını, ESAS DEVLET olarak düşündüğü şahıslarla bilgi paylaştığını, aldıkları bu bilgileri de Askeriyede arkadaşlarına anlatarak ders verdiklerini,


Neriman AYDIN’ ın ikametinde yapılan aramada; Askeri okul öğrencisi olan Ö.Ş., N.M., N. Y,, A. Ö., E.E., Ö.M., B.Ş., E.G., B.C. ve B.B.G.  isimli şahısların isimlerinin bulunduğu, bu şahıslar hakkında özel bilgiler ve görevli olduğu yerlerin yazılı olduğu, bu şahıslar hakkında eğitim notları ve puanları ile ilgili bilgilerin olduğu tespit edildiği sorulduğunda; bu şahısların şüpheli Noyan ÇALIKUŞU ve Mehmet Ali ÇELEBİ vasıtası ile ikametine geldiklerini, yemekte bu şahısların sorunlarını dinleyip notlar aldıklarını, Genelkurmay Başkanlığına iletmek için not ettiklerini, belgede adı geçen bazıları askeri okuldan atıldığından kendilerine avukat temin ettiğini, askeri okuldan atılan şahıslara yardımcı olması için Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu aradığını, bu bağlamda E.’nin 2008 yılı içerisinde kavga olayına karışması ve Karakolda hakkında işlem yapılması nedeniyle savunması için Atatürk’ün Bursa nutkunu yazdığını, Neriman AYDIN da E.’ nin yaşadığı sıkıntıları Genelkurmay başkanlığına yazacağını söylediği, 

17.02.2008 günü Saat:16.15’de M.Ş.Ö. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; Şahsın Vakıflar yasası hakkında konuşması üzerine kendisinin “Türkiye Kurtuluşu yaşayacak çok yakında, beraber olduğum insanların  ikisisi seni tanıyor Noyan Komutan , Mehmet Ali Komutan bide yaşar komutanımız var, Düşman kaybedecek”, şeklideki konuşması sorulduğunda; Türkiye üzerine oyunlar oynandığını düşündüğünü, oyun oynayan düşmanların bu savaşı kaybedeceğinden bahsettiğini, beraber olduğu şahıslar sözü ile de birlikte dersler yaptığı ve dostluğu olan Noyan ÇALIKUŞU ve Mehmet Ali ÇELEBİ’ yi kastettiğnii, M. Ş. Ö. isimli şahsa çocukların bir isteği olursa sözü ile askeri okuldan atılan çocukların bir isteği olursa diye söylediğini, Mehmet Şahin ÖZKAN isimli şahısta askeri okuldan atılan öğrenci olduğunu,


Mehmet Ali ÇELEBİ’ye öğrettiklerini yakaladığı Askeriyeden arkadaşlarına anlatmasını istediğini, şahısları ıslah etmesini istediğini, toplu bulduğu arkadaşlarına ders anlatmasını istediğini,  


26.04.2008 günü Saat:16.38’ de Ş.B. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; kendisinin ders çalıştığını söyleyerek “6 tane kahraman kardeşim var onlarla ders çalışıyorum bizede bu iş düştü” dediği hatırlatılıp soruluğunda; Ş.B.’un Ankara İlinde Milli İstihbaratta görev yaptığını, sohbette olduğu için yanında 6 kahraman kardeşi olduğunu söylediğini,


21.05.2008 günü Saat:14.03’ de Hatice BAHTİYAR/ Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde, Hatice’ nin Kızılaydan Genel müdür Ö. isimli şahsın arayarak dosyaları hazırlamalarını istediğini söylediği, kendisinin “Tarhan kitapevine girmiş çocuklar HARBİYELİ ÇOCUKLARDAN ... ŞİFRE ÇÖZÜLDÜ ARIYORMUŞ BİRİSİNE ORDA SORMUŞ AYNEN ŞUNU SÖYLÜYOR ORDAKİLER BAKINIZ ŞU PROPAGANDAYI DA YAPIYORLAR Toplumsal Dönüşüm Yayınları battı, Şimdi çocuk tabi Harbiye ikinci sınıfta ama Kemal amcasının şeyinden geçmiş onlara demiş ki Türkiye Cumhuriyeti Devleti batarsa Toplumsal Dönüşüm Yayınları da batar”   dediği, Hatice’ nin asker ve vatan, irtica ve terör, Türkiye’ye saldırı iki ay oldu dağıtalı hiç dağıtmamışlar direk iade yaptılar dediği hatırlatılıp sorulunca; Kızılay Genel Müdürü’nün Ö.T. olduğunu, Hatice BAHTİYAR ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların kendisine K.T. isimli bir ajans işi yapan tanıdıklarının zor durumda olduğunu, Kızılay’ın baskı işlerini kime yaptırdığını söyledikleri, bu nedenle Ö.T. ile görüştüğünü, Daha sonra Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Ö.T.’ yı bu iş için görüştürdüğünü, ders verdiği şahıslara Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Şifre Çözüldü isimli kitapları verdiğini, ders verdiği askeri şahıslar da okulda dağıtmak için bu kitabı aradıklarında kitap satan firma ile aralarında bu diyalog geçtiğini, bunu anlattıklarını, askerler de şahsı tanıdığı için bu cevabı verdiklerini,


31.05.2008 günü saat 13.09’ da Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU isimli komutanlarla oturduğunu söylediği, telefonu Noyan ÇALIŞKUŞU’ nun alarak, “yaptığınız  şeyler çok kutsal şeyler Ali amca, bizde izinizden gelmeye çalışıyoruz, Kemal amcamın, sizin ellerinizde yoğrularak hakikaten müthiş bir konuma geldiğimizi düşünüyoruz” dediği, daha sonra 27 Haziranda kura çekeceklerini söyleyerek Özel Kuvvetler ve kurmaylık için çalışacaklarını söyledikleri, Durmuş Ali’ nin “siz kurmay olmazsanız olamazsanız biz nöbeti kime devredeceğiz, günü geldiğinde o üniformayı üzerinizden çıkartmanız gerektiğinde çıkartıp gene askerliğe devam edeceksiniz” dediği, telefonu alan Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin taktik uçuşlara geçtiklerinden bahsettikten sonra “Neriman Teyzemizin direk size irtibatı bizim için daha uygun, onlar  üzerinden haberleşmeyi düşünüyoruz” dediği, Durmuş Ali’ nin “bizler elimizden geleni yapacağız, sizde yapacaksınız sizden sonrakileri yetiştireceksiniz” dediği sorulduğunda; Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun bu askeri personele ülkenin düşmanları ile en iyi şekilde mücadele edebilmek için kurmay olmalarını öğütlediğini,


Askeri personelin mesai bittikten sonra ikametinde kaldıklarını ve gece yarılarına kadar kendileri ile sohbet yaptığını, 


02.01.2008 günü Saat:12.21’de C. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde “başsavcıyla niye görüşmüyorsun toplumsal haberde bu komutan bunun yazı yazmasını istedi rica etti niye söylemiyorsun yani bu sabih beye cumhuriyet gazetesinde yazı yazıyorlar şurada burada da yani bu görevi sana verdim görevinin gereğini yapmadın senin üstünü çiziyorum… şimdi Sabih Beyle bir konuş ne söyleyeceklerini biliyorsun yanına git ziyaret et yok ben ikna edemem abi sen gel anlat dersen ben senle gelir gider anlatırım bu başkomutanın emridir” dediği hatırlatılıp sorulunca; görüşmeyi yaptığı kişinin İçişleri Bakanlığında Mülkiye Başmüfettişliği yaptığını, Sabih KANADOĞLU ile görüşmesini ve Toplumsalhaber isimli sitede yazı yazmasını istediğini, Toplumsal Haberde Sabih KANADOĞLU’ nun yazı yazmasını Ali ÖZOĞLU’nun istediğini, “bu başkomutanın emridir” diye C.E. ciddiye alsın diye söylediğini,  


Ercüment OVALI’nın kök hücre üzerine çalışmalar yapıldığı için bir şirket kurduğunu, Bu şirketin ortaklarını para bulmak için topladıklarını para aradıklarını anlattığını, kendisinin de maddi sıkıntı yaşan şahsa moral vermek için seni paraya boğacağım şeklinde konuştuğunu,


24.01.2008 günü saat 12.36’da Ercüment OVALI isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde, Ercüment OVALI’ nın Kuvayı Milliye Derneğine yapılan operasyonu sorduğu, şüphelinin Veli Küçük isimli şahsın bir kahraman olduğundan bahsettiği, “devletin esas devletimizin emrettiği doğrultuda doğru şeyler yapmaya devam edecez o zamanda her şeyin uzağında olursunuz” dediği ve devam eden konuşmanızda asıl amacın Veli Küçük aracılığı ile esas devletin vurulmak istendiğini, asıl amacın esas devlet olduğunu söylediğiniz ve “devlet gereğini yapar” sen merak etme dediği sorulduğunda; Ercüment OVALI’nın bu olay gündemde olduğu için düşüncelerini sorduğunu, Veli Küçük’ün ülkesini seven bir şahıs olduğunu düşündüğünü, Veli Küçük vasıtası ile ESAS DEVLET’ in Türk Silahlı Kuvvetlerinin yıpratılmak istendiğini, bu operasyonun bu yüzden yapılmış olabileceğini düşündüğünü, Türk Silahlı Kuvvetlerinin talimatları ve beyanları doğrultusunda yürümeleri gerektiğini anlattığını, “Devlet Gereğini yapar” sözü ile Genelkurmay Başkanlığını kastettiğini,


29.01.2008 günü saat 13.57’de Ercüment OVALI isimli şüpheliyle yaptığı telefon görüşmesinde; Devletin Ercüment OVALI’ nın Bedrettin DALAN ile olan ilişkilerini kendisine sorduğunu, kendisinin de bilmediğini söyleyip “Dalan la ilişkilerini bizim üzerimizden kurdursunlar dediler anladın mı, sendeki telefonu da verebilirmişsin müsaadesi var, telefonu da verebilirler dedi, sen sonra beni bilgilendirirsin bende arz edecem” dediği okunup sorulduğunda; Ercüment OVALI’nın ilaç ürettiğini, Bedrettin DALAN’ın ise bu üretmekte olan ilaçların pazarlamasını yapmak istediğini,
Bunun üzerine Ercüment OVALI’ya herhangi bir sıkıntısı varsa bize bildirmesini, bu işi DEVLET aracılığı ile yapmasını istediğini, devlet sözü Genelkurmay Başkanlığını kastettiğini, Ercüment OVALI’ya sorun olur ise Neriman AYDIN vasıtası ile sıkıntılarını Genelkurmay’a anlatabileceğini söylediğini, Ercüment OVALI’ nın bir çok buluşu olduğunu, buluşlarını Genelkurmay Başkanlığına bildirdiklerini, bir sıkıntısı olduğundan Genel Kurmay Başkanlığına mektup yolu ile bilgi verdiklerini,  

Ercüment OVALI’nın yaşadığı sıkıntıları Genelkurmay Başkanlığına yazdıklarını, bunun üzerine Genelkurmay Başkanlığı konu ile ilgili ayrıntı istediğini, bunun üzerine Ercüment OVALI’ ya Genelkurmay Başkanlığına bu bilgileri göndermesini istediğini, 


05.04.2008 günü saat 12.53’ de Ercüment OVALI isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; kendisinin “biz mücadeleyi veriyoruz ben İ. hocanın devletin adamı olduğunu biliyordum, A.N.S. in önüne gönderdim ismini o bunu hak etmiyordu ama ben ona bu desteği Devletim adına verdim” dediğiniz, görüşmenin devamında şahsın Neriman’ a göndereceği yazıyı tarif ederek “falan tarihe kadar Devletimizin gerekli HİSSELERİ alarak yönetimde mutlaka bulunması gerekir yoksa ben kendi başıma bu şirketi yaşatma şansına sahip değilim M.’ü de eğiteceksin M.’ ünde eğitilmeye ihtiyacı var” dediği sorulduğunda; ismi geçen İ.’in Karadeniz Teknik Üniversitesinin Rektörü olduğunu,  bu şahsın rektör olması sırasında Ercüment OVALI’nın kendisine destek verdiği, ancak daha sonra İ’nin Ercüment OVALI’ ya kök hücre konusunda yardımcı olmadığı, İ.’nin rektör seçiminde arkadaşlarını aradığını, bu yüzden Devletin adına destek verdiğini söylediğini, Ercüment OVALI’nın şirket zor durumda olduğundan Neriman AYDIN’ dan Genelkurmay Başkanlığının hissesini almasını istediğini, M.A.’ın kardeşi olduğunu, Karadeniz Üniversitesinde müteahhitlik yaptığını, bu yüzden bu şekilde konuştuğunu,


Amerikan’ın, Çin ülkesinin gelişimini önlemek amacı ile Doğu Türkistanda bulunan şahısları ayaklandıracakları bilgisini öğrendiğini, Bunun üzerine Manisa ilinde Doğu Türkistanlılar çok olması nedeniyle A.A.’ den yardım istediğini, Bu yardımı isterken Devletin talimatı, Devletin emridir diyerek, şahsın bu olayla ilgilenmesini sağladığını,


Toplumsal Haber isimli sitenin kime ait olduğunu bilmediğini, Ancak Hatice BAHTİYAR ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların bu sitede görevli olduğunu, bu şahısların ricası ile kardeşi Neriman AYDIN’ da bu sitede makale yazmaya başladığını, hatta şahısların isteği üzerine Sabih KANADOĞLU’ndan da bu sitede yazması için tanıdığı C.E. vasıtası ile ricada bulunduğunu,


08.02.2008 günü saat 10.04’de B. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde, kendisinin “ablanla herşeyi paylaşabilirsin biliyorsun ablan bu işlerin lideri konumunda bir insan ben ne isem ablanı da öyle görebilirsin, o işin orda yazı yazmasının sebebi ismi ile bir emrin gereğidir, o emir başkomutandır” dediği sorulunca, bu görüşmede Başkomutan diye kast edilen Genelkurmay başkanı olduğunu, şahsın daha iyi olarak yazıları bakması için söylediğini,


25.02.2008 günü saat 18.50’ de S. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; savaşınızın 12 Nisan 2007 tarihinde başladığını, düşmanın yürüttüğü Psikolojik savaşta mağlup olmamalarını söyleyerek bilgi alması için TOPLUMSAL HABER.COM isimli sitenin adresini verdiği ve “oradaki herşeyi inceliyorsun oradaki herşeyi, orayı biz orayı biz devlet organize ediyor orasını esas devlete ait anladın mı” dediği, S.’ ın “genelkurmaya falan görüştün mü” demesi üzerine kendisinin “telefonlardan telefonlarda  hi çbirşey konuşmuyoruz” dediği sorulunca, 12 Nisan 2007 tarihinin ne tarihi olduğunu hatırlamadığını, Esas Devlet diye konuştuğu için şahsın Genelkurmay Başkanı ile görüşüp görüşmediğini sorduğunu, kendisine bu konuları telefonda konuşmamasını söyleyerek şahsın telefonda konuşmamasını istediğini,


10.06.2008 günü saat 11.10’da A. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; A.’ ın Recep Tayip ERDOĞAN’ ın 4 ayrı bankada 7 Milyon Dolarlık hesabı olduğundan bahsetmesi üzerine kendisinin “onlar türkiye de çalıp götürdükleri paralar, biz o paraları kimler üzerinden gittiğini kimlerin üzerinde olduğunu biliyoruz merak etme türkiye nin borçlarını Türkiye soyanlar ödeyecek, onları ödettirecez demedim mi, bu millete kim ihanet ettiyse kimliği kişiliği sıfatı hiç önemli değil ,kim olursa olsun, biz bunlara hep soracaz, sonları geldi, hepsinin a… si..cez, Türk Milleti ihaneti hak etmedi…Tayyip Erdoğan başbakan oldu bu ülkede, Mesut Yılmaz, Tansu Çiller, Süleyman Demirel, Ecevit tüh, o Turgut ÖZAL denen vatan Ermeni dönmesi Ermeni dölü çocuğu, onlar Türkiye nin Türkiye nin çivilerini çıkardılar, Ermeni dölleri, şimdi bunları ortadan kaldırma görevi de benim lan işte,onu yapıyorum” dediği sorulunca;  bunları kızgınlıkla söylediğini, 


18.01.2008 günü saat 19.50’de Ercüment OVALI isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; kendisinin “Bizim Devletimizi kuran adam ölmedi ölmeyecek yaşıyor, o zaman o kurdurduğu eserini Tayyip gibi Abdullah gül gibi ne ediğu belirsiz alçaklara yıktırır mı, Devlet Bahçeli gibi ne ediğu belirsiz şahıslara dedikten sonra Sancar ın misafirlerini  bekliyoruz demeniz üzerine, Ercüment’ in ben onu konuştum sizde hazırız dediğiniz an o çocukları toplayacak. Bakalım bi başka hoca görsünler” dediği sorulunca; Kütahya’daki büyüğümüz diye kast ettiği şahsın Halveti Tarikatının şeyhi olan Ö.D. isimli şahıs olduğunu, bu şahsın yanına arada ziyarete gitmekte olup, sohbetlerinde bulunduğunu,


07.03.2008 günü saat 11.20’ de A. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; “ Özgürü rahatsız ediyor benimle ilgili biliyor musun, sen niye rahatsız oluyorsun dedim, biz alçakları biliriz vatansızları da biliriz vatanlıları da sen rahat ol dedim ha ayrıca bu ülke için dedim BU ÜLKE İÇİN BİZ ÖLÜME KARAR VERMİŞ İNSANLARIZ yani onu bunu içeri alırlar falan filan diyorlar herhalde.. o ibne kılıklı görevli ama onu dağlara taşlara gönderecem, Ama o ibne kılıklı görevli hemde çoluğu çocuğu yan yana olmayacak kendi bi yere karısı bir yerde kalacak dediğiniz, devam eden görüşmede sizin oy verdiklerinize Devlet hain dedi, bunların hainlik yaptığını söyledi…PKK dan Türkiye’ nin terör örgütünden daha beter etti onları, İşte sizin oy verdikleriniz bunlar devlet önümüze inanılmaz imkan sunmuştur bu imkanları sonuna kadar kullanacağız, apo diyorum o şerefsiz apo diyorum bu Ttürk siyasetçilerinden daha şerefli” dediği sorulduğunda; görüşmeyi hatırlamadığını, 


11.03.2008 günü saat 12.55’ da İ.S.isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde Türkiye’yi MHP, CHP ve AKP siyasi partilerini oy vererek parselleyip sattıklarından bahsederek,  “AKP den ne farkı var MHP nin birlikte beraber devletin altını oymuyorlar mı Türkiye Cumhuriyeti Devletini birlikte sonlamıyorlar mı, Bi ermeni dönmesini cumhurbaşkanı yapmadı mı Milliyetçi Hareket Partisi”
 dediği, sorulunca,  bu sözleri sinirle söylediğini ve Cumhurbaşkanına bu şekilde hakarette bulunduğunu,


11.03.2008 günü saat 14.49’ da İ.S. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde,  “Devlet BAHÇELİ gibi bi haine Türkiyeye ihanet eden bi haine destek verip oy veren insanlar değilmisiniz, Tayyip ERDOĞAN’dan  Devlet BAHÇELİ’nin  Deniz BAYKAL’dan farkı ne soruyorum söyle oda ihanet içinde oda ihanet içinde…Bir tane bir vatansız Türk ... Türk Milletinin düşmanı bir o… çocuğu şuanda Cumhurbaşkanlığı makamını işgal ediyor, benim telefonlar bak benim telefonum dinleniyor, eylem eylem ne yapıyorsunuz , ne yapıyorsunuz, hala ihanetin hala Türkiye Cumhuriyeti devletine ihanet edenlerin yanında mı olacaksınız, bu ülkenin 6 senedir bu ülkenin dağında taşında benim Diyarbakır’da Batman’ı Mardin’i Şırnak’ta izlerim var Urfa .. dediğiniz ve Irak işgali ile ilgili konuştuktan sonra onumu bekliyorsunuz o  zaman , o zaman kafanıza kafalarınıza birer tane kurşun sıkın o zaman  mücadele etmenin anlamı yok” dediği hatırlatılınca, İ.S.’nın MHP’yi savunması üzerine bu sözleri kızgınlıkla söylediğini,


04.01.2008 günü saat 10.15’de A. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde, “69 senelik oyunlarını bir gecede hepsini başlarına geçireceğiz, bir daha geri gelmemek üzere,  çoluk çocuklarını da cezalandıracağız kendileri yalnız olsa çoluk çocuklarını da çünkü piçler yeniden kalkar gelirler yarın o piçleri kullanırlar” dediği hatırlatılınca, burada Türkiye Cumhuriyeti kurulduğundan terör örgütünün isyanlar çıkardığı, bunların arkasının gelmediğinden bahsettiğini, kızgınlık ile söylenmiş sözler olduğunu, 


12.03.2008 günü saat 10.58’ de A. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde;”çok kısa bi süre sonra Türkiye’nin yönetiminde bulunacağım ve Türkiye Cumhuriyeti Devletinin İsrail’i tanımaktan vazgeçtiğini bütün dünya görecek o zamanda İsrail bitmiş olacak, bu psikolojik savaş bizde psikolojik savaş tarafını yürütmek durumundayız, psikolojik savaşı da olduğu üzere Y. Paşa o büyük muhteşem adam yürütecekse o zaman bize ne gerek var yani, herşeyi herşeyi o adam mı yapsın” dediği, sorulduğunda; Türkiye’nin yönetiminde bulunacağını temenni ettiğini, yönetime ne şekilde geleceğini de şu anda bilmediğini, psikolojik savaş yürütüyoruz sözü ile Türkiye’ye karşı olan şahıslarla ilgili halkı bilgilendirmeyi kastettiğini, 

  
*06.06.2008 günü saat 23.31’de A. ve E. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; kendisinden sonra telefonu Neriman Aydın’ın aldığı “Talebimiz şu Devletimizi yönetmek, o günlerde çok yakın tanklar hazır burdan sana şey olsun, bu da sana müjde Zara’ya diyorum ki gece yarısı seni çağırabiliriz meclise bize şarkı türkü söylersin sabah saat dörtten sonra” dediği, sorulduğunda; talebimiz Devleti yönetmek sözü ile bu Devletin yöneticiliğini istemeklee ilgili olduğunu, görüşmede geçen sözlerin sadece Neriman AYDIN’ ın A.’ a moral olması için söylediği sözler olduğunu,


14.03.2008 günü saat 20.54’ de N. isimli şahısla yaptığınız telefon görüşmesinde N.’nin “kemal bey sizin askeri kimliğiniz yok mu” diye sorması üzerine kendisinin, “şimdi siz buralarda oturanlar bu işlerin özel olduğunu bilmiyormusunuz, telefonda bişey söylemiyorum ben telefonda bunlar söylenmez gizli olacak” dediği, N.’ in “askeri kimliği olmayanı alamıyoruz diyorlar da onun için bişey yapamıyoruz o nedenle sordum askeri kimliği varsa alabiliriz diyorlar” dediği, kendisinin “askeri kimlik yok” demesi üzerine Nergiz’ in tuğgeneral olarak tanıttığı için Şengül o nedenle yanlış anlaşma oldu”  diyerek dışarıda buluşmayı teklif ettiği, sorulunca, Ş. isimli şahsın ordu evine gelen arkadaşları ile görüşmelerini istediğini, bunun üzerine Ankara Merkez Orduevine N. isimli şahısla görüşmek için gittiklerini, Orduevi girişinde ordu personeli olmadıkları için orduevine alınmadıklarını, bunun üzerine N. isimli şahsı arayarak kapıda beklediklerini söylediklerini, şahsında kendilerini orduda görevli zannettiğini,


05.06.2008 günü saat 21.36’de Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş Ali’nin “Kimlik üstünde mi bitti olay” diye sorması üzerine kendisinin “kimlik üstümüzde” dediği, Durmuş Ali’nin “Kimlik üstündeyse bitti abi, Üniformaya gerek yok ki” dediği sorulunca, bu görüşmeyi hatırlamadığını, 

21.03.2008 günü saat 16.25’ de 0545 613 23 93 numaralı telefonu kullanan şahısla yaptığı telefon görüşmesinde K.AYDIN’ın “Ben Cudi dağına gidiyorum, ben Irak gidiyorum ben, Ben Kandil e gittim…telefonda olmaz seninle o işi telefonda mı konuşacağız, Yani kalemi kırarlar biter iş” dediği, 27.05.2008 günü saat 12.31’ de Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde Durmuş’ un “ PKK kampına falan girdik” dediği sorulunca bu görüşmeleri hatırlamadığını,


15.03.2008 günü saat 13.20’ de Ercüment OVALI isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde, “Ben PKK dağa adam çıkaran adamlarla görüşüyorum ya, Ben hain miyim, Bana benim Devletim bana esas Devletim hain gözüyle bakıyor mu, Görüşmem gerekir görüşüyorum , Ben PKK lılarla görüşüyorum dağa adam çıkaran adamlarla oturup konuşuyorum ben PKK lı mıyım terör örgütü mensubu muyum terör örgütüne destek mi veriyorum orda orda bu Devletin ve Türk milletinin ihtiyacı olan bilgileri tamam mı düşmana aktarıyorum düşmana söylüyorum söylemem gerektiğini” dediği hatırlatılınca;  
PKK terör örgütüne eleman temin eden şahıslarla görüştüğünü, hatta Ahmet TÜRK ile de bu konuları konuştuğunu beyan etmiştir. 

Savcılık beyanında;

Ergenekon soruşturması kapsamında gözaltına alınan şüphelilerden; Ergün Poyraz, Kemal Kerinçsiz, Sevgi Erenerol, Sinan Aygün, Durmuş Ali Özoğlu, Ercüment Ovalı, Hamza Demir, Mustafa Balbay, İbrahim Özcan, Muhammed Murat Avar, Siyami Yalçın ve Neriman Aydın'ı tanıdığını, Genelde sohbetlerinde ülke meseleleri üzerine konuştuklarını, Ergün’ün özellikle mevcut iktidarın gitmesi gerektiğini, alternatifin CHP olduğunu söylediğini, kendisinin ise itiraz ettiğini sadece Büyük Birlik Partisine üye olduğunu, Mehmet Ali Çelebi isminde helikopter teğmeni olan şahısla Harp Okul 3.sınıftan itibaren aile dostum olan Noyan Çalışkuşu vasıtasıyla tanıştığını, Ayrıca Hava Harp okulundan isimlerini hatırlayamadığı 8-10 kişi olan çocukların oturduğu eve gelip, sohbet ettiklerini, 

Zaman zaman Genelkurmay Başkanına, kardeşi Neriman ile ülke meseleleri ile ilgili mektuplar yazdıklarını,  2002 Eylül ayından beri devam ettiklerini, Hilmi Özkök paşayı pek sevmediğini, 

Kütahya'dan hafız Mehmet Dumlu isimli büyüğünü 3 yıl önce ziyaret ettiğini,  O zamandan beri sıkça kendisini ziyaret edip, istifade ettiğini, Ancak görüştüğü, konuştuğu askeri öğrencilerin konumları itibariyle direkt onunla görüşmelerinin doğru olmadığını söylediğini, kendi konumuna geldikleri zaman görüşmelerinin mümkün olduğunu,

Emre Çelebi mezuniyet gecesinde bira içip nizamiyede yakalanınca, sorununu Neriman'a bildirdiğini, Neriman’ın da Genel Kurmay Başkanlığına mektup yazarak askeriyede olup da bira içmeyen var mı diyerek çocuğu affedin dediği, bundan dolayı Emre’nin ceza almadığını, mezun olduğunu,

Ergenekon örgütünün yapısı ile ilgili edindiği bilgilerden sonra kafasında birçok şüphe oluştuğunu,


İkamet aramasında elde edilen CD, disket ve kasetlerin kendisine ait olduğunu, belirterek, emniyetteki anlatımını tekrarlamıştır.

Sorgu beyanında; 

Emniyet ve savcılık beyanlarını kabul ettiğini, bacağındaki rahatsızlığı dolayısıyla askerlik yapmadığını, ilk olarak Ziraat Bankasında göreve başladığını, Kızılay Genel Müdürlüğünden baş müfettiş olarak emekli olduğunu, bu dosyanın şüphelilerinden Hamza Demir’i avukat Abdulkadir Erdil’in bürosunda tanıdığını, iki yıldır diyaloglarının devam ettiğini, Hamza Demir’in kendisini başka bir münasebetle tanıdığını söylemesine bir anlam veremediğini,  telefon görüşmelerinde esas devlet tabirini Genelkurmay için kullandığını, bunun dışındaki birebir sohbetlerde esas devlet’den kastının Genelkurmay Başkanlığının ismini açıkça belirttiğini, Erzurum 9. Kolorduda bulunan Yarbay Ahmet Erdem’i Hukuk Fakültesinde okurken  kardeşi Hakan Erdem vasıtasıyla tanıdığını, kendisine kurmaylık yönünde bir telkinde bulunmadığını, çünkü o dönemi geçtikten sonra kendisiyle tanıştığını, Türk Ortodoks kilisesi basın sözcüsü olan Sevgi Erenerol’u Ankara’dan tanıdığını,  olan Ergun Poyraz vasıtası ile  tanıdığını,  Ergun Poyraz ‘ın Toplumsal dönüşüm yayınevinin anlaşmalı yazarı olduğunu, bu yayıneviyle irtibatının olduğunu,  bu vesileyle tanıştıklarını, Ortodoks kilisesine yalnızca bir kez gittiğini, kendi görüşlerine, özellikle milliyetçilik konusundaki görüşlerine yakın gördüğü için Sevgi Erenerol’un davetine katıldığını, Ergun Poyraz’dan Hablemitoğlu cinayeti ile ilgili ayrıntılı bilgi alamadığını, Mustafa Kemal’ciyim, Atatürkçü geçinen kişilerin Mustafa Kemal ile ilgili sadece dünyevi boyutlu değerlendirmelerine katılmadığını, çünkü onun ilahi bazı güçlere de sahip olduğunu düşündüğünü, Noyan Çalıkuşu adlı subayı Selçuk’da arkadaşı olan Metin Çıtrak’ın akrabası olması sebebiyle tanıdığını, daha sonra ilişkisinin devam ettiğini, Harp okulu öğrencileri veya subaylarla doğrudan politik görüşmelerinin olmadığını, Yaşar Büyükanıt paşayla karşılaşmamasına ve tanışmamasına rağmen sanki çok yakın tanışıklıkları varmış gibi davrandığını, konuştuğu kişilere, bu bir numaranın emri diyerek etki etmeyi düşündüğünü, eceli gelen it cami duvarına işermiş sözümden kasıt yargı olmadığını, bu sözü Ergenekon tutuklamaları üzerine sarf ettiğinin doğru olduğunu, ancak bu sözü siyasiler için söylediğini, çevresinin genişliği insanlarla ilişki kurma konusundaki karakteriyle ilgili olduğunu, zaman zaman duygusal yoğunluk yaşar ve etrafın da bulunan insanları kendine mal ettiğini, ordu içerisinde ayrı bir örgütlenme amacının olmadığını, Noyan’dan önce harp okulundan hiçbir öğrenci tanımadığını, Halfetilik kişisel olarak ilgi duyduğu ve kişiye has bir durum olduğunu, Apo’nun fikirlerine yakın birisi olmadığını, siyasilere kızdığı için Apo’nun daha şerefli olduğunu söylediğini, 2010 yılında herhangi bir şey beklemediğini, tuttuğu notlar arasında kişilere ilişkin notlar olsa da bunlar fişleme amaçlı olmadığını, tarihe not düşmek adına olduğunu, her ne kadar esas Devleti her fırsatta övse de esas devletin idareye el koymasını tercih etmediğini, belli şirketlerde Genelkurmay’ın ( Esas Devletin ) hissesi olmasından kastının, Genelkurmay’dan emekli olan kişilerin kurduğu özel şirketler olduğunu, Doğu Perinçek veya ekoluyla en ufak ilişkisinin ve fikir birliğinin olmadığını, Doğu PERİNÇEK’ in karargah evleriyle kendisinin harp okulu öğrencileri ile geçtiği diyalogun bir ilgisi olamayacağını, Aylık 70 YTL. Kadar telefon görüşme ücreti ödediğini, fazla masrafı olmadığını, milliyetçilik anlayışının “Ne Mutlu Türküm Diyene” özdeyişinde ifadesini bulduğunu beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dökümanlar, 

Ankara ili Prof. Doktor Ahmet Taner KIŞLALI Mahallesi Konut Kent 2 D:29 Ümitköy Yenimahalle sayılı yerde bulunan ikamette yapılan ev aramasında el konulan CD’ ler 1-7 arasında numaralandırılarak;


1 Nolu CD incelendiğinde içeriğinde Dinler Arası Diyalog, Fethullah Gülen’le gelen Hıristiyanlıktan ve Papa ile Gülen’in görüşmelerinden bahsettiği,


2 Nolu CD incelendiğinde içeriğinde Fethullah GÜLEN’ in Türkiye’nin Ajan Bombası olduğundan yine  Fethullah GÜLEN’ in Protestan İslamı desteklediğinden ve Papanın atadığı gizli kardinallerden bahsedildiği,


3 Nolu CD incelendiğinde Trabzon’un eski resimlerinin bulunduğu görüntülerin yer aldığı,


4 Nolu CD incelendiğinde içeriğinin Fethullah GÜLEN’ in Türkiye’nin Ajan Bombası olduğundan yine Fethullah GÜLEN’ in Protestan İslamı desteklediğinden ve Papanın atadığı gizli kardinallerden bahsettiği,


5  ve 6 Nolu CD incelendiğinde içeriği incelendiğinde Balo görüntülerinin bulunduğu,


7 Nolu CD incelendiğinde içeriğinde Hedefte Türkiye Başlığı adı altında yapılan yorumlar Türkiye’yi bu duruma iten kişiliğin kimliğinin deşifre edilmesinden bahsettiği tespit edilmiştir.

El Konulan Belgelerin İncelemesinde;


ABS Alçı ibareli koyu renkli ajandada yapılan incelemede,

· Irkçılığı öven ibareler bulunduğu ve ırkçılığı inkar etmenin Tanrıyı inkar etmek olduğu, 

· Bir Türk ve Türklük hareketi yaratılacağı, bununlar ilgili bir teşkilat oluşturulacağı,

· Devlet eli dışında yapılmış tüm eğitim kurumlarının kapatılacağı, 

· Rauf DENKTAŞ’ın Türkiye’deki oluşumun başına geçirilmesi,

· Kadınlara kısa da olsa askerlik mecburiyeti koyulacağı, 

· Turancılığı kendi Megalo İdeaları olarak benimsedikleri, 

· Günümüz siyasetinin anlayışının bozukluğu, emperyalist odaklara karşı mücadele etmenin gerekliliği ve bunun için izlenecek olan yöntemler,

· Önemli toplantılar yapılacağı ve katılımcıların üst aramalarının yapılacağı, 

· Bir yemin metni hazırlanacağı ve bu büyük mücadeleye katılmak isteyen herkese bu yeminin yaptırılacağı, yemine uymayanların konumuna ve görevine bakılmaksızın davadan uzaklaştırılacağı,

· Kendi kadrolarını kendilerinin yetiştirecekleri, her türlü bilgiyi öğretecekleri ve davalarına sahip çıkacak kadrolar oluşturacakları, 

· Ordu, İstihbarat ve Dışişleri kurumlarının Ulusalcı kadrolarla donatarak, ulusalcı anlayışı yerleştirileceği, 

Konularında el yazısı ile notlar alındığı ve bu hususlarda yorumlar yapıldığı,

Lacivert kaplı içerisinde el yazmalı notların bulunduğu telefon rehberi ile ilgili yapılan incelemede;

· Şahsın kendi çevresinden tanıdığı şahısların geniş bir telefon listesinin bulunduğu, 

· Ayrıca telefon rehberinin arasından çıkan el yazısı ile yazılmış sarı renkli not kağıdında “İçişleri bakanlığının 12.27 tarihleri arasında Fransa’da faaliyet gösteren C.I.E.O papazlarına samsundan başlayarak tarihi büyük Ermenistan gezisine izin verilmiştir” yazdığı, 

· Not kağıdının arkasında, Samsun, Tokat, Amasya, Erzincan, Erzurum, Kars, Ağrı, Diyarbakır yalnız o tarihte Ağrı’da görevli bulunan Jand.Alay Komutanı Veli Küçük bu geziyi Ağrıda yaptırmamıştır. Bakan İsmet SEZGİN” ibaresi bulunduğu,

Üzerinde “Vakıfbank” ibaresi yazılı siyah deri kaplı ajandada yapılan incelemede;

El yazısı ile yazılmış yazıların içeriğinde;

· Türkiye Cumhuriyeti Devletinin varlığı ve TC. Devletinde TSK.’nın yeri,

· Ülkemizden insan manzaraları,

· Uyuyanlar ve görülmeyenler,

· Çakalların saldırısına uğrayan ülke! Türkiye

· ABD’nin politikaları ve doğuşu,

· Dünyanın midesindeki el başlıkları altında yapılan değerlendirmeler ve yorumların bulunduğu,

Kahverengi deri kaplı 2008 Mesa Mesken ibareli ajandada yapılan incelemede;

- 141, 142 ve 163. maddelerin kimleri tarafından ve ne amaçla kaldırıldığı konusu hakkında yapılan yorumlar ve yazıların bulunduğu, 

 
“Sayın Genel Kurmay Başkanı Orgeneral Hilmi Özkök” ibaresi ile başlayan “Gaziosmanpaşa-Ankara” ibaresi ile çift nüshalı 6 sayfalık bilgisayar çıktısında yapılan incelemede;


- Neriman AYDIN isimli şahsın Genel kurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’e hitaben yazdığı mektupta kendisinin Türk olması nedeni ile şahsına karşı sitemleri, şikayetleri, önemli ve acil önerilerinden bahsettiği, Kuvayı Milliye ruhunu kazandırarak 11 Kasım 1938 yılında kaybedilen bağımsızlığın yeniden kazandırılması istenmekte, Türk vatanının silahlı olmasa da işkal altında olduğu, bu işgalden kurtulmak için Başkomutan olarak kendisinin Türk soylular ile bağımsızlık mücadelesini başlatmasının istendiği, Türk soylular olarak verilecek göreve hazır olduklarını belirtir şeklinde yazı olduğu,

Akşam Röportajı ile başlayan Nagihan ALÇIAYAN ibaresi ile biten 4 sayfalık bilgisayar çıktısında yapılan incelemede;

Nagihan Alçı AYAN isimli şahsın 9. Cumhurbaşkanı Süleyman DEMİREL ile İkinci 28 Şubat Mesajı başlığı altındaki yaptığı röportajın bulunduğu, 

“TÜRKİYE ARTIK BİZİM KONTROLÜMÜZDE” başlıklı bilgisayar çıktısında yapılan incelemede;

· Ülkeye ihanet edenlerin icraatlarının, vatan topraklarını satanların  ve kadrolaşmalarının Kuvayi Milliye tarafından izlendiği ve gereğinin yapılacağı gibi konularla birlikte,

· Başbakan Recep Tayip ERDOĞAN ile Genelkurmay Başkanı Org.Yaşar BÜYÜKANIT’ın yaptığı görüşme metni olduğu iddia edilen yazı ve bu yazıda Başbakan ve Genelkurmay Başkanı arasındaki gergin ortam ve konuşmaların bulunduğu, metnin sonunda ise “bu cennet vatana ihanet edenler ve ihanetin en küçük halini bile o küçük beyinlerinden geçirenler şunu çok iyi bilmelidir ki Kuvayi Milliye asla unutmaz… Asla Affetmez!” ibaresi yazılı olduğu,

“AKP Genel Merkezi ve Milletvekillerinden Görünüm” başlıklı  yazı metninde yapılan incelemede;

- Başbakan, AKP’li bakanlar, bürokratlar, milletvekilleri ile kurucu üyelerinin ve bunlara yakın kişilerin listesi ile bu kişilerin eski görevleri, şu anki görevleri ve geçmişte yaptıkları usulsüzlükler, haklarındaki davalar, yer aldıkları ve üyesi oldukları gönüllü teşekküller, vakıflar, bu vakıfların temsilcilerinin isimleri hakkında ayrıntıların yazılı olduğu bir nevi fişleme şeklinde hazırlanmış listenin bulunduğu,

“FUAT VEZİROĞLU: KIBRIS MESELESİ SAYENİZDE BİTMİŞTİR!” başlıklı yazıda yapılan incelemede;

Ali Fuat VEZİROĞLU isimli şahıs tarafından zamanın Dışişleri Bakanı Abdullah GÜL’  yazıldığı belirtilen mektupta, Kıbrıs meselesi hakkındaki tutumundan ve verilen tavizlerden dolayı zamanın hükümetine yönelik yapılan eleştirilerin konu edildiği,

“Olay Biyografisi” başlıklı yazıda yapılan incelemede;

Kamuoyunda Şemdinli Olayları olarak bilinen olayların öncesi ve sonrası hakkındaki gelişmeler, olayla ilgili şahıslar, olayda kullanılan bombalar hakkında kaynağı belli olmayan bilgi notlarının bulunduğu,

“Saygıdeğer Hanımlar” başlıklı yazıda yapılan incelemede;

Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK’ün 21 Mart 1923 tarihinde Konya’da bayanlara hitaben yaptığı konuşma metni ve bu konuşmada kadının toplumdaki yeri ve giyim kuşamı konusunda tespit ve önerilerde bulunulduğu, 

“Antalya’da” başlıklı yazıda yapılan incelemede;

Mustafa Kemal ATATÜRK’ün 60 Mart 1930 günü Antalya ziyareti ile ilgili hatıraların konu edildiği,

Aytekin Guelen isimli şahsın Aytekin.Guelen@cognis.com e-mail adresinden gönderdiği Neriman AYDIN başlıklı e-mailde yapılan incelemede;

Almanya’daki okullardaki Türk öğrencilere karşı şiddet ve sindirme olayları hakkında e-mail gönderildiği,

“Türk Genci Nasıl Olmalı” Başlıklı yazı ve devamındaki sayfalarda;

Mustafa Kemal ATATÜRK’ün konuşma ve sözleri, bazı edebiyatçıların, ilim adamlarının deyişleri ve bazı ayetlerin not alındığı,

“Kahraman genç kadın” ibaresi ile başlayan başlıksız yazıda;

Bazı ayet, hadislerle birlikte bazı devlet büyüklerinin ve edebiyatçıların söz ve vecizlerine yer verildiği,

“PKK Mayını Gibi Sözler” başlıklı yazıda yapılan incelemede;

AKP Diyarbakır Milletvekili M.İhsan AYDIN’ın Kürt Soruşturması isimli kitabında PKK militanlarını gerilla, Güneydoğu Anadolu Bölgesini Kürdistan olarak tanımladığı, Devlet düşmanlığı yaptığı konularında tespitler bulunduğu,

Aydın KARAHANLI isimli şahsın 28.03.2004 tarihinde Finlandiya’dan Kemal AYDIN’a yazdığı mektupta yapılan incelemede;

Kemal AYDIN’ı adım attığı ve yürüttüğü kutsal uyanış harekatını yürekten kutladığını, kendisini de bir Türk olarak bu harekette rütbesiz bir er olarak bu harekatta bulunmak istediğini belirterek dilek ve temennilerini ilettiği,

Elyar TEBRİZLİ isimli şahsın Kemal AYDIN’a gönderdiği mektupta;

Kanada’da bulunan şahsın oradaki insan ve kadın haklarından, ırkçılığın affedilmez bir suç olduğundan, sosyal hayattan, Alaska ve Kanada’da bulunan Türk Gençliğinin uyuşturucuya alıştırılarak yok edilmeye çalışıldığı, uyuşturucunun sokaklarda serbestçe dağıtıldığı hakkında mektup yazdığı,

Abdullah ÖCALAN ve Doğu PERİNÇEK’in birlikte terör örgütü üyeleri ile tokalaşırken çekilmiş 1-2-3 şeklinde numaralandırılan bilgisayar çıktıları olduğu tespit edilmiştir.

 Üst Aramasında Elde Edilen Belgeler;

 
Ankara ili Prof. Doktor Ahmet Taner KIŞLALI Mahallesi konut kent 2 D:29 Ümitköy Yenimahalle sayılı yerde bulunan ikamette yakalanarak gözaltına alınan Kemal AYDIN’ın yapılan üst aramasında 27 adet belge bulunarak el konulmuştur. Bahse konu belgelerin ön incelemesinde;


1 numaralı belgede Cavit ÇAĞLAR Bursa’da sanayi bölgesinde 99 bin M2 arsayı m2’si 4.400 YTL’ den belediyeden nasıl aldı şeklinde istihbari notun olduğu,


2 numaralı belgede Hayvancılık Kooperatifi Başkanlığı M.C.S.’ ın Bürosella Hastası olduğuna dair rapor aldığı, bu raporun rüşvetle alındığına dair şikayette bulunulduğu, kooperatif üyelerinin şikayetçi olması üzerine İl jandarma komutanlığı tarafından gözaltına alındığı, şahsın 2 gündür gözaltında bulunduğu A.İ. adı ile bildirildiği istihbari bilgisi olduğu,


3 numaralı belgede Telekomun dinleme ekibi var. H.S. Ekiple ilgili isim sorulacak istihbari bilgisi olduğu,


4 numaralı belgede Ogün G.K.Baş, Bugün


*Devlet düşüncesinde herkesi memnun etmek yoktur,

*Harun KARCA-Telekom….- Zile

*Davit ASEO’ nun kardeşi Cumhuriyet Mitinglerini finanse etmiştir. Şişli Belediyesinde başkan yardımcısı.

5 numaralı belgede Alb. Gary TABACH Natoda görevli B.K. şeklinde istihbari not olduğu,

6 numaralı belgede C.E.’den Didim Milas Kaymakamının denetiminde, Milas Kaymakamı ile görüşmek istiyoruz (A.S.) için Şükran ablamın damadı şeklinde notun bulunduğu,

7 numaralı belgede A.B. Lefke Avrupa ünüversitesi bilgisayar Enformasyon Bölümü Staj için Aselsana müracaatı 149/7 şeklinde notun olduğu,

8 numaralı belgede Adanur’ un ricası; Derince Devlet Hastanesinde Kadın doğum uzmanı S.K. isimli şahsın iki defa İstanbul’a tayin istediği, şahsa stratejik görev nedeniyle tayininin uygun değildir şeklinde gerekçe gösterildiği hakkında notun olduğu;

9 numaralı belgede N.K. Kabin Hizmetleri Başkanı, Atatürk Havalimanı Genel Müdür Yardımcısı Emrine verildiği, veriliş şeklinin yasal olmadığı şeklinde istihbari bilgi olduğu, kağıdın arkasında C.K., İ.K., Kamuran diye bir ve O.İ. isimlerinin bulunduğu notun altında Ali ÖZOĞLU’nun ve A.A.’ ın adlarının yazılı olduğu,

10 numaralı belgede Lütfen atmayın ve aşağıdaki hususları çevreniz ile tartışın şeklinde notun olduğu,

a) Türkler bu ülkede azınlık mı?

b) Değilse 11 kasım 1938 günü başlayıp halen devam eden azınlık ırkçılığına son vermeyi düşünüyor musun?

c) Türk Milletinin ve ülkemizin yaşadığı tüm sorunların nedeninin, barışta Emperyalizmin uşağı olan bu işbirlikçilerin olduğunu unutmayınız şeklinde notun olduğu,

 11 numaralı belgede üst kısmında Arapça harfler olduğu, belge içerisinde çeşitli simge ve rakamların bulunduğu,

12 numaralı belgede S.Y. 261471 sicil numaralı polis memuru Mersin Çevik Kuvvet Şube Müdürlüğü, Mersin Emniyet Müdürlüğü İstihbarat, Terörle mücadele (Kimya fakültesi mezunu) şeklinde Ali şeklinde notun bulunduğu,

13 numaralı belgede M.A. 3.Hudut taburu 9 Bölük Güllük karakolu Başkale-Van, Toprakkale alaya gitmek istiyor H.O. şeklinde notun ve 0533 236 97 86 telefon numarasının olduğu,

 14 numaralı belgede A.C. J. Albay Destek Kıta Komutanlığı yazdığı ve A.C.’ ye ait ev, iş ve cep telefonu numaralarının bulunduğu notun olduğu,

15 numaralı belgede M.Y. Tbp.Yzb. 1. Mekanize Piyade tümen komutanlığı Mamak-Ankara yazdığı ve M.Y.’ a ait ev, iş ve cep telefonu numaralarının bulunduğu notun olduğu,

16 numaralı belgede E.M. Jandarma Binbaşı yazdığı ve E.M.isimli şahsa ait cep telefonu numaralarının bulunduğu ve kaydedildi şeklinde notun olduğu,

17 numaralı belgede Mehmet (ÇAVUŞ) yazdığı ve şahsa ait ikamet adresinin yazılı olduğu,

18 numaralı belgede A.Ö. Gümrük Muhafaza Md. Kontrol Genel Müdürlüğü yazdığı ve Adnan ÖCAL’ a ait cep telefonu ve sabit numaralarının bulunduğu notun olduğu,

19 numaralı belgede H.B. Bitlis Vali Muavini Gümüşhaneli şeklinde notun olduğu, not kağıdının arka tarafında; “Resim kareleri, Finans para kaynağı, Em. Md Bd. Bşk., ADD.9 masonlar bu adla, Mason locaları, Mart-20 Kent otelde Atatürkçü masonlar Hurşit Paşada vardı.” Şeklinde notların olduğu,

20 numaralı belgede K.T. Fonetik iletişim reklam hizmetleri yazdığı ve K.T.’ e ait sabit ve cep telefonu numaralarının bulunduğu, not kağıdının arka kısmında;

B.K. isimli şahsın Antalya ilindeki adresi ile ilgili notların olduğu,

21 numaralı belgede A.K. Danıştay Başkanlığı 12. daire Başkanlığı Hakimi olan şahsın cep ve iş numarasının yazılı olduğu kartvizit olduğu, 

22 numaralı belgede K.U. Jeoloji mühendisi  Enerji Bakanlığı strateji Kurulu yazdığı ve cep ve ev telefonu numarası notunun olduğu,

23 numaralı belgede Büyükanıttan aynı sertlikte cevap şeklinde 05.03.2008 tarihli Yeniçağ gazetesine ait gazete kupürü olduğu, Bu saldırılar Türk Silahlı Kuvvetlerinin Terörle Mücadele azmine hainlerden daha fazla zarar vermektedir ibarelerinin altlarının çizilmiş olduğu,

24 numaralı belgede Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’ ın resmi bulunan aynı sertlikte cevap şeklinde gazete kupürü olduğu,  Bu saldırılar Türk Silahlı Kuvvetlerinin Terörle Mücadele azmine hainlerden daha fazla zarar vermektedir ibarelerinin altlarının çizilmiş olduğu,

25 numaralı belgede Devlet Bahçeli ile Sebahat Tuncel isimli şahısların resimlerinin bulunduğu, not kâğıdının arka kısmında; Devlet BAHÇELİ bakışları ile diyor ki, bana niye öyle bakıyorsunuz. Bende sizdenim. Siz açıktan ben ise daha etkili siyasi olarak yapıyorsunuz. Biz biriz diyor.

26 numaralı belgede Turgut Özal’ın mezarının başında Kuzey ve Güney Amerika Rum Ortodoks Başpiskoposu YAKOVAS’ un fotoğrafının bulunduğu,

27 numaralı belgede 3 Haziran 2004 tarihli Hürriyet gazetesinde Yalçın BAYER’ in köşesinde Türkiyedeki etnik dağılım şeklinde yazı olduğu, bu yazıda Kürtlerin nüfusunun %8 olduğundan bahsedilerek, Türkiyede yaşayan etnik dağılımdan bahsettiği, gazetenin arka tarağında;

Transit gemide silah ele geçirildiği, Ambarlı gümrüğünde 2 Konteyner içerisinde çok sayıda silah ele geçirildiğinin yazıldığı ve başka bir köşede Metin KAPLAN’ ın fotoğrafının olduğu, görülmüştür.

Şüpheli Neriman AYDIN’ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik  Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan arama işleminde çok sayıda doküman, ajanda, videokaset, CD ve not kâğıtları bulunarak el konulmuştur. El konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

-(3) adet yazar ismi olmayan kitaplar incelendiğinde, “HİZB-UT TAHRİR TERÖR ÖRGÜTÜ ile ilgili yayınlanan kitaplar” dokümanlar olduğu,  


-(1) adet not kağıdı üzerinde; “*Özgür ŞENER (12.Bölük) Bölüğe III. Sınıfta katıldığında 117 puanı varmış, Jandarma Özel Harekat olmak istiyormuş. Takım Komutanı Üstgm. …… seni bu okuldan atacağım ifadesini kullamış, -40 puanla Nisan ayında atılmış” “Nusret MEMİÇ (4 üncü bölük) 2006-2007 eğitim-öğretim yılında kasıtlı olarak disiplin puanı düşürülmüş” “*Necdet YÜCEL(19. bölük) Babası Cumhuriyet gazetesinde yazılar yazmış, 19 uncu bölükse (Ali ÇAKAY)
bu yılbaşından itibaren disiplin puanı düşürülmeye başlanmış” “Aykut ÖZTÜRK(19. bölük)” “+Atılanlar” yazdığı, arka kısmında ise “*Emrah ERVERDİ Disiplin puanı -30, kredisi 3.400, asker olmak subay olmak isteyen bir Harbiyeli, kısaca hayata askerlikle tutunduğu ifade ediyor, 9 uncu Bölük” “*Önay MAY Kredisi 3.500 civarında, Beden eğitimi ve spordan askeri eğitim sınavlarından sorunu yok, Harp okulunu kaldıramayacak biri değil. 9 uncu Bölük” “*Kur. Yzb. ….’in bölüğündeki 2006-2007 eğitim-öğretim yılında birinci sınıf kısmı, yıla 29 mevcutla başlamış, şu anda söz konusu kısmın mevcudu 20’dir. Yukarıda ismi geçen Emrah ERVERDİ ve Onay MAY da aynı bölüktedir” “*Barışcan ŞAHİN, Erdem GÜRKAN(9. bölük), Baha CANGÖREN (15. bölük), Bayram Burak GÜZELCİK (gönderilen)” yazan doküman olduğu, 


-(1) adet not kağıdı üzerinde, “Hizbut Tahrir –Süleyman, -ulus kiler karşısı girişindeki Türksel Telefoncu Rıza arkadaşı, Keçiören senatoryum konuşma yeri, her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı, aşama aşama hazırlık, “Senin bu kitaba geçmen için 6 ayın var” “Bu iş için hiçbirşey talep etmeyen hocalarımız var” CDler kalabalık ortamda izleyin” Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazan doküman olduğu, 


-(1) sayfa, 25.12.2007 22:33 gönderi tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Neriman AYDIN’ a gönderdiği mail de; Neriman teyze bunun üzerine ayrılma dilekçesi vermiş babası sanırım iptal ettirmiş belli değil. Emre’nin bölük komutanı ile Emre komutanım bana “seslerini yükselttiler saygısızlık yaptılar alt sınıflarım” demiş, Bölük komutanı “bu normal sen de bana yükseltebilirsin”  diye karşılık vermiş. Yani göndermeyi kafalarına koymuşlar. Bir bölük komutanı böyle saçma konuşamaz tabi maksatlı değilse. Savunmasına şikayet edenlerin yalanlarını ispatlayacak şeyler yazması kar etmemiş Emre’nin” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa 07.08.2006 15.22 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ dan Duran  A.’ e gönderdiği mailde, “… Zübeyde Abla kendisininiletinizi okurken Sevgi ERENEROL aradı, kendisini tanıyorsunuz Türk-Ortodoks Basın Sözcüsü… …Prof Dr Ercüment Ovalı isimli kardeşimiz Trabzon’da milletimizin fedakar evlatlarıyla birlikte kurduğu kök hücre laboratuarının açılısını muhteşem bir kongre ile açaçak…”yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 09.08.2006 11.59 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Zübeyde A.’e gönderdiği mailde, ülkeyi yönetenlerin Türk olmadığından bahsederek tehlikeden Türk milletini haberdar edilmesi gerektiğinden bahsettikten sonra “… önderimiz konumundaki insan Kemal AYDIN bey her an bizlere şunu söylemektedir…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 07.03.2007 11.34 gönderi tarihinde KEMAL AYDIN’ ın aacarli63@gmail.com kullanıcısına gönderdiği mailde, … tekrar söylüyorum, sivil toplum kuruluşlarının adı Kuvayi Milliye ve ADD olmak üzere tamamının ecnebi emperyalist devletler olan Amerika, İngiltere, İsrail, Almanya ve diğer Avrupa Birliği ülkelerinin bizzat doğrudan kontrolü altında olduğu hala bilmemekle ne büyük bir gafletin sahibisin…”  yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 31.3.2006 10.15 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın aAcarli@kho.edu.tr kullanıcısına gönderdiği mailde, Hulki CEVİZOĞLU’ nun yazı ve programları izlenerek hi bir yeş yapılamayacağından bahsettikten sonra “… tekrar söylüyoruz bu vatanın bekası için görevinin yapan astsubaylar sivil mahkeme tarafından yargılanmakta, bu utançta size yeter…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 01.04.2006 01.26 gönderi tarihinde Adem A.’ nın Neriman AYDIN’ a gönderdiği mailde, …sizler ülke insanını yönetecek geleceğin komutanları Harbiyelileri boş sanmayınız… …sizler oy vererek sivil yönetimi seçip yönetime geriyorsunuz. Vatanı seviyorsunuz. Ama lafla herhalde… …sanki Siyonizm silahlı kuvvetlerin desteklediği bir şeymiş gibi konuşuyorsun ya, olur tüm sivillerin hatalarını yükleyin TSK’ya… …Asker geldi mi biliyorsun tüm şartlar her kes için farklı yaşanır. Bu o tür sistemlerin gereğidir…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa 30.03.2006 11.43 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Adem A.’ ya gönderdiği mailde, “… iki tane Türk subayı sivil mahkemenin kararıyla hapiste….Ne zamandan beri Türk subaylarını sivil mahkeme yargılıyor…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa 08.08.2006 11.09 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Zübeyda A.’ e gönderdiği mailde, “… Sevgi ERENEROL genelde Aytunç ALTINDAL ile birlikte TV programlarına ve toplantılara katılır… …yurdun her köşesine ulusalcı mücadele güçleri tarafından davet edilen ve Fener Rum Patriğinin ihanetlerini bir bir anlatan, misyoner faaliyetlerinin amacını ve gayesini ihanetlerini ortaya koyan bir Hıristiyan olarak ortaya koyan bir Türk kadınıdır…” yazan bilgisayar çıktığı doküman olduğu, 


 -(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile askeri öğrenci oldukları değerlendirilen (23) kişinin sabit ve cep telefonlarının yazılı bulunduğu ve sonunda denize gidenler İ. G.G., B.D. yazılı doküman olduğu, 


-(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile PKK Aachen Stolberk oluşum ile başlayan …İstanbul Beylikdüzü’nde dükkanları var, H.Ç. Kesin dönüş yapmış Tunceli de “Bakkal” işletiyor, Bunların hepsi örgüte eleman toplamak, örgütün propagandasını yapmak ve mali destek yaratmakla uğraşıyorlar yazan doküman olduğu, 

-(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile Fetullah cemaati, daha önce e-posta ile gönderdiğim 4 sayfalık listeden özellikle V.Y.Ç. ve İ.G. isimli kişiler cemaate para toplamak ve üyeler arasındaki iletişim konusunda oldukça etkinler şeklinde bir çok ismin bulunduğu doküman olduğu, 
-(1) sayfa not kağıdı üzerine el yazısı ile, “9 şubattan sonra 15- şubatta emekli edilen karargah subayı M.A. Faruk Çeliğin mecliste danışmanı olarak özel statüyle 4 Milyar lira ile göreve başladı yanınada ordudan müstavi edilen bir binbaşıyı da yanına almış. –Büyüğümüz …gittiğinde bu aracı  …altına sokuyorlar  ve bununla dinleme yapıyorlar M. A.; Karaim Yahudisi Uçuşyolu kanada Oradan F.Gülen’in yanına gidip geliyor. Uçak biletleri incelenirse Fetullaha gidiş yolu” yazdığı, arka sayfasında “Trilya Restoran sahibi= S.Ü. emekli subay tanımı M.Ü., C.Ü. emekli Havacı başçavuş elektronikci (MOSSAD ilişki Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç Süreyya üzmez üzerine kayıtlı” Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç S.Ü. üzerine kayıtlı” yazan doküman olduğu, 
-Üzerinde Paper Note ibaresi bulunan kareli blok not defteri içersinde, “Fuat VEZİROĞLU’ nun kitabı alınacak, Yeniden Kuvayi Milliye Fuat VEZİROĞLU, Osman PAMUKOĞLU” yazdığı,

Başka bir sayfasında, “Tunalı teğmenler 93, 427 43 63, 2. kat 6 numara Pınar Unutulanlar dışında yeni bir şey yok Osman PAMUKOĞLU” yazdığı, 

Başka bir sayfasında, “Hatırlatma: Hayri BİLDİK bey, Toplumsal dönüşüm yayınları olarak her üç ayda bir yayınlanacak bir dergi, siyasi, …, edebi yanı ağırlıklı çıkarmak, yazılarını makalelerini Metin AYDOĞAN beyden, Erol MÜTERCİMLER, Prof, Erol MANİSALI, Doç. Şengül HABLEMİTOĞLU’ndan, Prof. Oktay …” yazdığı, 

-(1) adet üzerinde notebook yazan ajandanın içeriğinde, “…Tuncer Günay SEMDİN SAKIK anlatıyor Banu Avar-Sınırlar arasında… …27.08.2007 14:20 Ali ÖZOĞLU: Ablacım sağsalimen topraklarımızdayız. Kandilde patlatırlar ve üst düzey hainler gider” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, mk.nefer@googlemail.com A.Gülen Nuriye ATABEY Halil KAHYALIOĞLU (1949 İSTANBUL) (ÖLÜ) Alb. Ahmet Subni KAHYALIOĞLU 60 ihlalde-Doğuda görv (karacı) Antalyalı Gülgün (terzioğlu)Kahyaoğlu ABD Büyükelçiliğinde (Halil’in ilk eşi) görevde... ...Dava:Şubat 2006 Gölbaşı Asl Sulh Mahkemesinde tazminat ve nafaka talebi yok yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “eltisi-Nihan KAHYAOĞLU MİT-de  çalışıyor ABD-Nihan ve Gülgün eliyle Nuriye Atabey’in açtığı dava ABD kontrol altında Not:Belli ki Nuriye kontrol altında tutulmak üzere (0 535 391 19 38) Halil Kahyaoğlu Dava Eylül’e ertelendi  Davayı  Nuriye açtı…” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Gülgün Terzioğlu =Antalyalı ev:266 32 65 0532 373 50 24 babası asker- öldü annesi Antalya da oturuyor Askeri Yargıtay  Başkanlığıyapmış, Amiral Hakim Yusuf Eryılmaz’ın kızı  Nihan Kahyaoğlu- Mit’de çalışan CIA-/Paşa kızlarının aracılığı ile…” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Nuriye ile evlenme hadisesi bir amaca dayalı Emniyette de bir kahyaoğlu … …Senai+Olgaç-Sezai Olgaç Halil Kahyaoğlunun dayıları Yargıtay üyesi…” şeklinde istihbarı bilgilerin yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Aziz Üstel Melika Olgaç’ın amcasının kızı ile evli…” şeklinde yazdığı, devamında TERZİOĞLU ailesi ile ilgili istihbarı bilgilerin yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Küçük Hüseyin Efendi …türbesi …Kahyaoğlu Üzeyir Garih … Hz.Küçük Hüseyin Efendi …Alparslan Türkeş …Kahyaoğlu Üzeyir Garih …” şeklinde yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Turan Çömez? Haydar Baş?” yazdığı, karşı sayfasında ise “R.Tayyip Erdoğan henüz Yahudilerin ve CIA’nın övgülerine mazhar olmadığı 1991 yılında…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “… M.ali Çelebi 1625 (0505 432 19 40) Tuncer Günay (Nuriye atabey) …. +H. B. Mehmetçiğe mektuplar” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “1. Cumhurbaşkanımız Mustafa Kemal Atatürk’den 10. Cumhurbaşkanımız Ahmet Necdet SEZER’ e kadar olan Cumhurbaşkanlarımızı asker sivil ayrımı yapılarak yazıldığı”, karşı sayfasında ise, “Rauf Denktaş (Noyan’da Suikast(Çelebi’de, Tehdit (Yeliz’de 3 kitap Çelebi’de Türkiye’nin 5. Cumhurbaşkanı Cevdet Sunay 1968 yılında: Bugünkü okullarda yetişen gençlere ülke yönetimi teslim edilemez…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Tepkimiz. Net Muammer Karabulut, Sevgi Erenerol: Ergun Poyraz için :Muzaffer Bey’e yapılan Ergun’a yapıldı. 5 Temmuz 2007 Pazar…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “HanP.==>karma sistem Amerikan devreciliği bitirdi. Dört sınıf taburda karma birbirlerini tanımadan mezun oldular…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “…Önce Ordu, sonra Devlet 3 ayda meclis…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “…Mustafa Balbay: ART için 4,5 sene AKP iktidar olduğuna göre AKP’ye bu kadar görmeyelim” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Bir milyar 300 milyon $ Ahmet Özbek Mustafa Özbek’in oğlu ART artık devletin TV.sen daha çok güzel şeyler göreceksin ART yayın politakısın değiştirebilirler… …Prof.Dr.Ercüment Ovalı … Taki DOĞAN’ın adamı: lazım…” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Oğlu Amerika’ya gidip geldikten sonra ART’de yayın …değişecek. M.Balbay söylüyor bunu ART artık bizden çıktı. Ahmet Özbek. ART de her şey değişiyor Tolun Paşa ile Mustafa Özbek yan yana- Nuriye ART’de programa devamı sağlanmalı, Koyulan …haberi yok Ali Özoğlu tarafından manaya koyulan …ortada yok … Ankara Mitingi ile ilgili Mustafa Özbek yayın yapmak istememiş, Öğleden sonra Bayrak alındı saat 14.00 den sonra” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Hasan Kundakçı+Ha.Ba.+M.Tekin…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Vedat Yenerer, Arslan Bulut, Avukat Salim Sarıibrahimoğlu Fettulah’ın adamı Adana Aydın Tunkgücü… Yiğit Bulut –cnn’de proğram (Sule Zeybek Bulut) damadı-Şule… O zurnanın son deliği dedi Vedat Yenerer Arslan Bulut+ Vedat Yenerer Lale Sarıibrahimoğlu Andıç(Teves SS.in kızkardeşi Namık K.Zeybek-Aydın Doğan bacanak TESEV-masum dedi Vedat Yenerer N.Atabayın programında” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Mehmet Barlas: Bütün Abdullah Gülleri savunak zorundayız artık… …M.Ali Çelebi Alay komutanı- A.Gülen :0049 157-714-13 73 …vatandaşın geliri denetim altına alınacak. Tespit edip mersedesden villalar v.s. devletin memurlarını üzerine salıp bir de devlete borçlandıracağı K.AYDIN…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Rovanşında siz çalışacaksınız biz uyuyacağı Ama biz tilki uykusunda olacağız- Yakın zamanda Ali Özoğlu 17 Ağustos Volkan kaplama yakında gidiyor- (Yarın öğleden sonra Celil Balkan Albay 0 532 495 37 24 …” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Naydin@toplumalhaber.com Ali Aksüngü SSK sicil no: ... Ahmet Yarbay ... Hamza-Mehmet çocuklarına Üzeyir Garih öldürülme olayı?” yazdığı, karşı sayfasında, “Cumhurbaşkanlığı meselesi Cumhuryiet meselesidir …Fatma Ünsal : 280 250 20 346…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “…Plazma ile ilgili hiç bir toplantı da bulunmamasın +Haluk Peşken (Avukat)… E.Ovalı Nedim Ayhan Bozkurt-nükleer Tıp …Bir/iki sene önce Plazma da biyi bir yerdeydik TSK ortak oldu.” Yazdığı, karşı sayfasında, “Volkan Kap. TSK olarak vazgeçiyoruz der (önemli) (1)Onay gidecek (2)İsim değişecek (3)Plazma da TSK-Kızılay-Ercüment yıldız Çelik 29 Ağustos 2007 …:Arkadaşın yakın zamanda devlet yönetecek yıldız: 60 yıl sonra mı? Neriman aydın 28.08.2007” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “…Ben E.Ovalı yerimde olsaydım TSK’ni temsilen gelen V.Kaplama’ya güvenmemelik eder mıydınız?” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Hamza Demir (1) Mehmet Koçarslan –Tunceli doğ Raina ve Galatasaray adasının işletmesi- PKK ile işbirliğinde İstanbul’u ayakta tutanlardan biri (2) (Paşa) Halen görevde olan bir paşadan – Erdoğan Polat Irak’dan ABD doları getirerek Avro’ya dönüştürüp piyasaya sürüyorlar Paranın %20’sini de Mehmetçik Vakfına verildiğniden de bahsediyor. (3) Edirneli Albay- Oğlu ve gelini teğmen Tayyip Erdoğan hayranı TSK ndan rahatsızlık duyan Bu dönemde TSK nin üst düzeyinin emekli edilerek bunlar dan kurtulacakmış T.C. Devleti Bu 3 Tırı vramış, Bulgaristan’da basılan dolarları kaçak yollarla Türkiye’ye sokuyorlarmış” yazdığı, 

-(1) adet bordo renkli üzerinde NOTES ibaresi bulunan ajanda içersinde; “ÖNEMLİ Yazan Ali ÖZOĞLU… Konu;Yargıya … istiklal mahkemelerinde … Mayıs 20-2005 Şifre Çözüldü S123 ali ÖZOĞLU …Ali özoğlu Belge S.125” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Bu mücadeleler uzun süreli yapılacağından… … Neriman Aydın Gaziosmanpaşa 16 Haziran 2005 (14:13)” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “İyi de olmuş, aksi halde… …Bu konudaki uyanıklığını devam ettirmesiyle… Neriman aydın 01 Temmuz 05 GOP” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Neriman Aydın adına DSİ’nin yanında Karayolları Genel Müdürlüğünün misafirhanesi Tel:415 89 00 Bayındırlık Şaban Özel Kalemi Müdürü Fatih Can Bey iki kişilik bir oda ayırttı. 0 538 328 87 00 (iki kişilik) yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “…ÖNEMLİ Türkiye Cumhuriyeti Devletinin idaresini elimize aldığımızda, 1995 yılında DYP-CHP ortak imzalı Gümrük Birliği antlaşmam nedeniyle Türkiye’ye Avrupa Birliği’nin Gümrük Birliği nedeniyle yapmaya söz verdiği bedeli ödememiş olması nedeniyle onların söz de Avrupa insan hakları mahkemesinde bir dizi davlaar açılacaktır. Devamı sayfasında, Benzeri davalar yurt içinde hem Devlet tarafından hem de tüzel kişiler tarafından açılacaktır. Zararı anlaşıldığında, idarecilerin tedbir almamaları haklarında dava açılmasını karara bağlayacak me… ve yapı kararı ile hesap sorulacaktır. Gerekli kanuni düzenlemeler yapılarak Türk … zararımıza sebep olan uygulama ve anlaşmalar ulusal ve uluslar arası ortamlarda tartışmaya ve hesap sormaya açılacaktır. 27 Mayıs 2005 Neriman Aydın 0 274-2164599Kamuran Demir” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “5 Haziran 2005 Ankara’da bir toplantı düzenleyelim Atatürk ve Din konulu konuşmacılar Mehmet Dumlu (Hz.) Metin Aydoğan Atilla İlhan Rauf Denktaş Şener ERUYGUR Kemal Aydın- Ara:Konser Kerkük Türkleri Abdurrahman Kızılay Cengiz Yucak H.B. Araz f… Meydan/ Stefan Bu toplantının alt yapısı hazırlayalım Hakan ve Neriman” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Kanun Teklif: Anlaşma yıl dönümlerinde öncelikle Türkiye’de Türkiye Cumhuriyeti Devleti nezdinde; sonra da ulus-devlet olan uluslar arası düzeyde kutlanmalı Bu vesile ile bir kanunu düzenleme yapılacak ve 1 gün resmi izin ile tarihe geçecek” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Kanun: Lozan antlaşması yıl dönümleri her yıl 1 gün resmi tatil ile yurt içinde yurtdışındaki temsilciliklerimizde… …etkinliklerle kutlanır. ANAYASA’YA KANUN MADDESİ OLARAK EKLENECEK” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Turizm Bakanı Atilla Koç (2005-30 Haziran) (Kurtuluş Bayramı kafayı çekme bayramı… Benim başka görüşüm var. O tarihlerin birçoğu palavra zaten) gereği yapılmak üzere kayıtlarımıza geçmiştir. Kurtuluş törenlerinde sergilenen ÖNEMLİDİR temsili düşman gösterilerinin kaldırılmasının zamanı geldi Atilla KOÇ” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli kareli ajanda içersinde; “Kütahya Öğretmen evi Ahmet Koyuncu Candan Eren (Mülkiye Başmüfettişi) Vali Yardımcısı Metin Bey 0505 466 51 01 Valilik konutuna yakın 0 274-223 62 49 Öğretmen evi İnanç bey” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Hakan EROĞLU Piyade Binbaşı 1. Hudut Tabur Komutanlığı Çaldıran/Van Cep : 0542-6457771 İş:0432-4122087 0432-412 24 87 0432-412 20 07 E-mail= hakaneroğlu23@mynet.com” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Sevgi Erenerol Necatibey cad. alipaşa Değirmen sk. No:2 Karaköy/İstanbul 0212 244 28 10 Bağımsız Türk Ortodoks Patrikhanesi Basın ve Halkla ilişkiler sorumlusu yazdığı, karşı sayfasında Merdan Gülen 0542 768 40 49…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Sevgi Erenerol Necatibey cad. alipaşa Değirmen sk. No:2 Karaköy/İstanbul Bağımsız Türk Ortodoks Patrikhanesi Basın ve Halkla ilişkiler sorumlusu”, “Patrikhane Yunanistan’a 0212-521 91 11 523 18 18 0532-214 33 54 Bg:0212-523 18 30… …Av:Kemal Kerinçsiz 0532-214 3354 Ziraat ATM 5521 Garanti Bonus Sıf:7382 mus:6521262” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “0505 576 17 55 Behiye Vedat Yenerer İnfo@intermetajans.com” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “S. H. Danıştay 11. Daire üyesi Danıştay Başkanlığı 0 312 424 08 46 …0532-463 74 17 Sıhhıye-Ankara” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Cumartesi günü Keçiören/İncirli Yunus Emre Kültür Merkezi Cumratesi (13:30) Cuma- Zara-hamının ailesinde kalacak Cuma/(Saliha) (DSİ) sosyal tesislerinde  (19:30-20:00) (Selçuk) us  şekilde Özel bir sohbet Cumartesi 13:30 Akşam:6:00 Kocatepe Camisi (0274-2239247) Kamuran Bey (Afyonlular evin) de Proğram (Cuma) için (Selçuk Bey’den bilgi) Mehmet Dumlu hz Ankara’da Zara hanımın annesinin evinde” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; M.H.- Cumhurbaşkanı olarak düşünülüyor” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli karele ajanda içersinde; “Devletimizin yeniden sahibi olduğumuzda büyük Türk Milleti olarak yapacaklarımız 10 Temmuz 2005 Çankaya ile başlayıp Türkiye Büyük Millet meclisinin yeniden açılacağından, Anıtkabir özel defterine ilk ziyaret anında yazacaklarım ile devam ettiği, Büyük önder… …Neriman Aydın 12 Şubat 2004” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “ANAYASA Fertlerin… …hale getirilecektir” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Lozan antlaşmasının imza günü Türkiye de resmi tatil günü ilan edilecek… Neriman aydın 10 Temmuz 2005” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında: “Lozan Antlaşması, emperyalizm… 31 Ocak 2005 Çankaya Neriman Aydın” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Kanun Teklifi= Türkiye’deki Hıristiyanlar Türkiye’de bulunan ve kilise sahibi tüm dini görevliler (Hıristiyan-Yahudi)  en kısa zamanda (Süre konulacak) … …Türk Ortadoks Kilisesi dışında …” “Tüm Jandarma il/İlçe komutanlıkları yetkilidir gereği millet adına Çankaya 8 Ocak 2005 Neriman Aydın Türkiye deki Hıristiyanlar Türk Ortadoks Kilisesi’ne bağlıdırlar. Aksi olanlar Türkiye’yi verilen sürede terk edeceklerdir. Hıristiyan Kilisesi olarak ülkemizde geçerli tek kilise ve otorite TÜRK ORTADOKS KİLİSESİDİR Çankaya, Neriman Aydın 10 Temmuz 2005” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “(*) Hıyaneti Vataniye Kanunu önce kanun olarak çıkarılacak, sonra Anayasa maddesi yapılacak …” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “ÖNEMLİ yapacaklarımızdan hiçbir ecnebinin hiçbir hıristiyanın özellikle hiçbir yahudinin ve masonun haberdar olmamasına azami özen ve titizlik gösterilecek MİLLİ EĞİTİM KANUN: …” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Kanun Çankaya 23 aralık 2005 Gizli Önerge:… kendisi vatandaşın ayağına gidecek” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “ANAYASA MADDESİ: Yabancılarla yapılan veya yapılacak anlaşma maddeleri Türk milletinin mutabakatı sağlanmadan TBMM’den geçirilmeyecek ve yürürlüğe giremeyecek …Neriman Aydın Çankaya 23 Aralık 2005” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “GİZLİ ÖNERGE VE GİZLİ OTURUM: Dışişleri Bakanlığı, iç işleri bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığının mevcut kadroları ile sosyal güvenceleriyle görevden el çektirilmeleri …Neriman Aydın 23 Aralık 2005 Çankaya yazdığı, devamında GİZLİ ÖNERGE VE GİZLİ OTURUM: Mustafa Kemal Atatürk’ün kabri ile ilgili notların” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “ÖNERGE AÇIK OTURUM: 10 Kasım 1938 esas alınarak geriye (başlangıç noktası alınarak) geriye dönük olmak üzeri …özür dilemelerin sağlanması ve bedeli ne ise onu ödemeleri” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “KANUN TEKLİFİ: Başta İstanbul olmak üzere… başlayıp bazı Büyükşehirlerin isimleri yazılıp nüfus yapısının” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “KANUN: Milli Güvenlik Genel Sekreterliği lav edilerek yeni baştan mason olmayan… …paylaşılacaktır 18 Şubat 2006 Neriman Aydın yazdığı, devamında KANUN: Devletimiz, Vatanımız ve Milletimizin aleyhine… …cezalandırılacaktır 18 Şubat 2006 Neriman Aydın” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Kanun: Kozan-Dilekkaya köyü Sit alanı olduğundan aileler ev yapamadıklarında çocukları evlenememektedirler. …Eruygur paşa’ya bildirilecek” yazdığı, 

-(1) adet kahve renkli kareli ajanda içersinde; “KANUN TEKLİFİ: Türk milleti nüfus kayıt işlemleri sırasında gerek nüfus kaydı düzenlemesinde, ve andından bu isimle yapılacak her tür vatandaşlık işlemlerinde çift isim alan vatandaşlarımız bu isimleri arasına nokta ve bu isimler kısaltma olarak kullanılmayacaktır…”yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “03 Mart 2006 Sevgi Erenerol, Ergun Poyraz, Tenzile Rüstemhanlı, Önder Bey, (Ercüment ovalı Mevltü Aydın 30 dak.) Saat 17:30’da 9:30’a kadar bir sohbet KEMAL ABİM TOPLANTIYA KATILAMADI, Antalya seyahati nedeniyle –Unutmadan konuşulanları kayda geçirmekteyim (1) Ergun Poyraz’ın en son sarfettiği cümlelerden başlamak istiyorum, Hayri B.Bey’in kendisini kazıkladığından Necip Bey’in kitaplarının trilyon liralar tuttuğundan, kendisine kazık atıldığından bahsetti. Bunları neden söyledi? Sevgi hanım Toplumsal Dönüşüm Yayınevinde neler oluyor insanlar (Hüseyin Mümtaz vs) kimseler paralarlını alamadılar Galiba devirler falan olmuş dedi Ergun Poyraz da bunun üzerine (O kadın devredildi dedi) (Hayri bey evden bile çıkmıyormuş) dedi” devamındaki sayfa da “(2) Paşalardan ve Türk ordusunun paşa …Yahudiler elinde olduğundan bahsedildi. –T.K, Y.B., E.Ö.-H.Ö.’ün akraba ve (dönme) Sabatyist-Yahudi olduklarından bahsedildi- …Bu fikirlerin ısrarlı sahibi Ergun Poyraz Ya şimdi E.Poryraz’ın bu düşüncesini yorumlamak istiyorum; Bu adam TSK’nın yardım ve korumasıyla kitap yazıyor, belgelere ulaşıyor, ama adam ordu aleyhinde propaganda ya ısrarla devam ediyor- Bu adam gerçekten Ordunun mu yoksa ordudaki din ağırlıklı kesimin mi yoksa ordudaki mason ağırlıklı kesimin mi emrinde?” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Sorular çok fazla şüphelerim yüksek boyutlarda. Bir de Kemal ağabeymin yanında konuşmadığı hususları o yokken bu KEMAL AĞABEYİMDEN KORKUYOR MU? Çekimi yok mu/ Bir diğer konu N.HABLEMİTOĞLU’nun çok yakın bir arkadaşı tarafından onu tanıyan biri tarafından öldürüldüğünü ifade etti, Sevgi hn. Da teyit etti. Bu konuda abimin düşüncelerini alalım Bir de hep o Yahudi bu mason falanca ermeni gibi bir muhabbet yapıldı, *Onun Yahudi bunun mason falancanın ermeni olmasını değiştiremeyeceğimize göre, biz Türk milletinin evlatları Devletimizi nasıl elde ederiz diye gayret ve çalışma yapmak zorundayız” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Sevgi hanım Tenzile Hanım Hariç Ergün Poyraz’ın düşünceleri ve kanaatim (köyümüze gidip silahımızla beklemek) şeklinde ortaya çıktı Ümitsiz … karamsar ve Türk milletinin, Türk milletinin gücü feraseti öz  değer ve düşünceleri birşey sayılarak yok sayılarak ifadelerine devam etti E.Poyraz” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Önder Bey’in doktora öğrencilerinden biri yarbaymış Hoca bunu ele geçirince ver yansın ediyormuş Yarbayın Hoca’ya Generallerle ilgili söylemi: Hocam Paşalara siyaset deseki meclise kadar köpek gibi dört ayak üzerinde gideceksiniz Paşalar köpek gibi dört ayak giderken daha gerçekçi olsun diye tek ayaklarını kaldırıp yoldaki ağaçlara da çişlerini yaparak giderler” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Askeri Yüksek idare Mahkemesinde teblig tarihinden itibaren 60 gün içerisinde dava açılacak. (Yazı suretini bana gönderecek!) MSB dilekçeye cevap verecek! O dilekçe ile dava açılacak. Dava açıp kazananlar var. Cevabın sureti ile Balü abime gideceğim” yazdığı,  

-Başka bir sayfasında; “KUVAYİI MİLLİYE O.OZANSOY KUVAYİ MİLLİYE ULUSAL GÜÇLER DERN. GEN.SEKRETERİ” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Kantal Kaymakamı D.A.Ş. İstiklal marşımızın ve Andımızın okunmasını yasaklamak istediği talep yazısı: 30.11.2004-966 sayılı yazı gereği günü geldiğinde yapılmak üzere Neriman Aydın 2 Eylül 2005” yazdığı, 

-(1) adet kahve rengi kareli ajanda içersinde; “7.000 EUR 636 05 30 25.000 EUR 5.000 2.000 N.aydın 18.000 EUR…” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “S.17. Rabıt ve Kumandan ile Hasbihal  …Çev’in başkanı ile ilgili Eruygur Paşa’ya uyarı –Yeni Hayat Dergisinde yazılarına son vermesi,  yazılarını kitap haline getirmeli –Aslı Fethullahçı E.POYRAZ hizmet etti Türkan Salyan ÇEV Çağdaş yaşanı destekleme derneği Buzoğlu, H.B., H.Altaş Uygur Onur …Arkamızda Jand. Gen. Kom.” Yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Ayhan Küçükarslan Başbakanlık (müştarı) müşavir MHP kökenli- istihbarat tanışmanı yaparak Add’de kürkçülük yapanlara karşı değerlendirilecek. Atatürk Dil ve Tarih Yüksek Kurulu Başkanlığı Yurt içi ve Yurt dışı ilişkiler Daire Başkanlığında Şube Müdürü –hırsız-menfaatsiz-fedakar-“yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “A.Sırrı Pirimoğlu (Elektrik Elektronik San.) Erzurum Şb. Çek-sorgusu Her türlü demirbaş gelmesin rağmen teminat mektubu alamıyor. İrfan Bey’e bilidirilecek (Hümettin-)…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Yapılacak ve yapılacak olan faaliyetlerimizde öncelik büyük İsrail devletinin kurulması projesinde olmalıdır. Bizler şimdiye kadar hiçbir oyunu kaybetmedik ve asla kaybetmeyeceğiz Çünkü bizler yahudiyiz masonuz…. (Ali Özoğlu Şifre çözüldü. S.35” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Karadeniz Teknik Üniversitesinden gelen şikayet edilen Ercüment Ovalı şikayet eden Tahsin kopuz, mağdur Erdal kopuz luzumu muhakeme olmadığına ilişkin kararın denetimi Danıştay 1. Daire Talebimize dosyamıza gayri kanuni bir müdahalenin olmasıdır. Dosyamızın zalimce sonuçlanması konusudur. Dosyamıza gayri kanunu bir müdahale olmasını önlemek Selçuk Handu” yazdığı, 
-Başka bir sayfasında; “Mehmet Dumlu (hz) ile irtibata geçilecek konu ve konuk için Erol Dereci ve eşi Zara ve eşi İbrahim Erkal+…Konuklar Şener Eruygur, Ali Özoğlu konuk” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Ahmed Ahmedov ile sazlı semaver Hoca M.Dumlu Konu+Türkçe … Ercüment Ovalı … Banu Avar” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Hoca M.Dumlu’nun düşünceleri ve önerileri alınacak Zara ile ilgili düet için görüş sorulacak yazı yazılacak Şener Eruygur, Ali Özoğlu konuk” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Sn. Org.Hurşit Tolon 1. Ordu Komutanı Sn. Tolon Emperyalist emrindeki… …hizmetinizden” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “18 Ekim 2005 (12:44) maalesef kaleler tek tek düşüyor düşürülüyor Arkadaşımızın kardinalin adamları ile görüştüğü ve bir takım ekonomik teklifler aldığı konusunda ciddi duyumlar almış ama inanmamıştım. Çok üzgünüm saygılar Cengiz Yücak Cengiz Bey bahsettiğimiz arkadaşımız Hayri Bey mi? 18.10.2005 Neriman Aydın Maalesef Cengiz Yücak (12:48) Beni bağışlayın inanmakta zorlandım. Önemli değil Mustafa Kemal de hep yalnızdı Biz onun evlatları beraber başarırız dedik” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “İstanbul düştüyse Ankara var Siz varsınız, siz Biz olacağız vatan Türk’ün devlet Türk’ün Biz de bir gün nutuk yazarmıyız? İhanet edenleri ve korkup kaçanları sevgiler Neriman Aydın 18.10.2005 Kemalizmle kalkıyorum. Lakin bizimkiler de vatan evlatlarına sahip çıkamamakta ve çil yavrusu haline dönüşmelerine adeta seyirci kalmaktalar. Cengiz Yucak (13:07) 18.10.2005 Savunduğu cepheyi asla terk etmeyecek olan Türk çocuklarını korumak ve emirlerini almak zorunda kalacaklar” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Bugün bizden haberi olmayanları tanrı Türkü zaferle buluşturuncaya kadar mücadeleye ant içtik seviler 18.10.2005 Neriman Aydın Ergun Poyraz Kemal Yavuz paşadan sonra şimi de yekta Güngör Özden hakkında karalayıcı bir kitap hazırlıyormuş! Bu doğru bir eylem mi? Bizler bu olayı nasıl değerlendirmeliyiz? İzahatlarına ihtiyacım var Kemal hocama ve sizlere saygılar 18.10.2005 (22:18) Cengiz Yucak” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “yarın sizi bilgilendirelim Kahraman Türk sevgilerimizle Neriman aydın 18.10.2005 üzücü olan ve de kafamı karıştıran bu şahsın halen bizlerin safında ve korunuyor olması H.Beye yaptığı haksızlıklar ve hakaretler için dün bu şahsa şerefsiz diyen bir zat bugün yeni kitabı için katkı sunuyor, ama aynı katkıcı zat yayıncımızın kayıp gitmesine seyirci kaldı! Cengiz Yücak 18.10.05 (22.48)” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Feridun Öncel ->(bu şahıs suç örgütü lideri Sedat PEKER ve adamlarına yönelik KELEBEK operasyonunda gözaltına alınmıştır) Başkent iktisatçılar Derneği Başkanı” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Salı-Cuma 1 Mayıs 18:00-21:00 arası… …Şili Devlet Başkanı’na Sanriago Valisine Belediye Başkanına mektup yazılacak…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “A.Türkiye de kilise inşaatlarıyla ilgili kısıtlamalar-? Hıristiyan ve kilise sayımı? Sevgi Hanım aranacak-…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “417 51 90- 2742 Hakan Bayraktar Bayramlık/Yüzb. Harp okulunun kantini özel girişimciye açılıyor. İçinde bir de kitaplık ver kitap satış bölümü harp okulu öğrenci sayısı (4000 bin) hem kantin hizmeti hem de kitap satışı yapabilecek. (işletme esasları ve bedel için Hakan Bayramlık (Yüzb) ile görüşülecek) (Yrb) Adem Acarlı haber verdi” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli üzerinde herhangi bir ibare bulunmayan kareli ajanda içersinde; “(E.Org. M.Şener Eruygur) yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Kanun :15 Eyülden 30 Mayıs’a kadar gerek (kamu) devlet dairelerinde gerekse özel girişimde Cuma günleri öğlen tatili 11:30 ile 14.00 arası olup Cuma günü mesai saait bitimi:16:30’dur …Neriman Aydın 05 Ağustos 2006 Çankaya” yazdığı, bu şeklide kanunlar üzerinde değiştirmeler düşünüldüğü, 

-Başka bir sayfasında; “Org. Fevzi Türkeri Org. (E) M.Şener Eruygur /Kitap 0216-345 28 07 Cengiz Yıldırım 223 00 16 Vahdettin Gerecek: 456 20 50 Fenerbahçe Orduevi Fenerbahçe korumalı konutları Fenerbahçe/İstanbul” yazdığı tespit edilmiştir.

          Şüpheli Neriman AYDIN’ ın 14.01.2005 tarihli mektubunda ise;  “Sayın B., daha fazla zamanınızı almak istemiyoruz,  düşüncemiz odur ki her üç ayda bir Kurmay Heyet olarak bir araya gelip hadiseleri, kat edilen yolları, yapılması gerekenleri görüşmemiz ve bunları zabta geçirmemiz geleceğe dair yolumuz için son derece faydalı olacaktır diye düşünüyoruz. (Bu şahsi düşüncemdir, henüz Sayın Kemal Aydın Beye söylemedim, şu anda mektubu yazarken aklıma geldiği için Sizinle paylaşmak istedim)” yazdığı,

Neriman AYDIN isimli şahsa ait, LENAVO marka Diz Üstü Bilgisayar içerisinden çıkan, Toshiba marka ve 36091775T seri numaralı hard disk’te  “Belge11.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN adıyla yazılan Mehmet D. isimli şahsın tanıtıldığı ve övücü beyanların yer aldığı 10.08.2007 tarihli belgenin bulunduğu, 

 “Belge 8.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Sazlı Semaver isimli bir programa katılacak olan şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR, Ercüment OVALI, Ali ÖZOĞLU nunda aralarında bulunduğu şahıslar ve konuşulacak konular ile ilgili notların yazılı olduğu,

“emreçelebi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Harbiye ruhunu Harbıyede gecırdıgım 4 yıl boyunca goremedım ..”“Harbıyelılerın MUSTAFA KEMAL'den sonra örnek alabilecek en yakın unsuru bence bölük komutanının davranışlarıdır. Şu zamana kadar benım ornek alabilecegim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gonderılırken kısılıklerınden cok alaverelerle yaptıkları karıyerlerı olmasıdır..” “Her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundakı sıstemde degıssıklık yapıyor. Dolayısıyla Harbıyelıler neyın dogru neyın yanlıs oldugunu degerlendıremıyor. Yaptıklarınıda inanarak degıl yapmak için yapıyorlar.” şeklinde beyanlarının yer aldığı, 

“harbiye.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Hepimiz Kemaliz,Hepimiz  Türk’üz” Yürüyüş Kararı sayılamadığı Harbiye’nin yetiştirdiği Teğmen de nasıl bir komutan olmaktadır yada olacaktır, takdiri Yüksek Makamlarınıza bırakıyoruz.” “Yüksek Lisans ve Doktora Tezlerini  tavukçuluk, arıcılık , su ürünleri üzerinde yaparak nasıl bir Harbiye eğitimi aldığının   trajikomik örneklerini sunmaktadır…” şeklinde beyanların yer aldığı,

“mali.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “…Hepimiz Kemaliz Hepimiz Türküz yürüyüş kararı izne tabidir. Normal olan Türk diline saygı neredeyse takdir konusu halini almıştır. Üst rütbedeki birçok komutan Atatürk adını ağzına almamaktadırlar…Askeri eğitim birçoğu kalıplaşmış, zamanı geçmiş, günümüzün ihtiyaçlarından uzak programlardan oluşmakta ayrılan zaman verimli geçmemektedir...Harbiyede korku kültürü lider yetiştiremez, liderliğini ispat etmiş çok  yönlü komutanlar Harbiye de bulunmalıdır…   Taburumuzdaki kimi kurmay subayımız ise bizlerin onur ve şerefini ufacık bile olsun düşünmeyerek bizlere karşı hakaret dolu sözler sarf edebilmekte Harbiyelileri geliştirmektense kendi bireysel çıkarları için her türlü fedakarlığı yapmakta olup Harbiyelilere sürekli onur kırıcı cezalar vermektedir...Verilen konferanslara harbiyelilerin ilgisi! Videoda nettir. Bunda yoğun programlarda savrulmalarının da etkisi vardır.” İfadelerinin bulunduğu,

 “konferansta uyuyan harbiyeliler.DAT” isimli video dosyası içerisinde; Harp Okulu öğrencilerinin konferanslarda uyurken çekilen görüntülerin bulunduğu, görüntü kaydının “mali.doc” isimli belgede Kara Harp Okulunun eğitim sistemi hakkında ileri sürülen iddiaları doğrulamak için çekildiği, 

“NER 2 1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 134 sayfadan ibaret olduğu, söz konusu belgede;
-Neriman AYDIN adıyla 12.10.2004 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Sayın B., malumlarınız olduğu üzere,  her türlü elektronik haberleşmemiz kolaylıkla takip edilmektedir. Bu nedenle telefonda ayrıntılı soramadığım için bağışlayınız.   

Jand. Korg.İbrahim A. ve Jan.Korg.Mehmet Ç. ile ilgili olarak  Şener  ERUYGUR Paşanın  onayını ya da yardımlarını talep edebilmemiz için, geçerli bir mesnedimizin olması gerekmektedir. Konuyla ilgili bana yönelteceği sorulara olumlu, dayanağı olan ve ne için olduğunu anlatabilmem için bilgi sahibi olmam gerekmektedir.  Sizce bir mahsuru yoksa beni aydınlatmanızı rica ediyorum Sizden.    Ancak bu şekilde etkili sonuç almayı sağlayabiliriz. Aksi taktirde kendisinden nasıl yardım talebinde bulabileceğimi  düşünmekteyim ve işin içinden çıkmakta zorlanmaktayım… KIRMIZI BEYAZ  da çalışan kızımız Fatma ile henüz yüz yüze bir görüşme yapamadım, çünkü babası dışarı çıkmasına izin vermemekte, telefon görüşmesinin tehlikeli olabileceği ve aramızda sır kalması gereken bazı hadiselerden karşı tarafın istifade etmemesi için bu konuda çok geciktiğim için özür diliyorum….”şeklinde beyanların yer aldığı,

- Neriman Aydın adıyla 03.05.2005 tarihli Erdoğan K. isimli şahsa hitaben yazılan e postada; “Cihan P. döneminde Yurtdışı görevi yaptım, döndüğümde ünvanlarım verilmediğinden, Bankanın yükselme sınavlarına çağrılarını red ettim... Ben bir Türk'üm.......  Mesleğimle ilgili özellikle Bankamızın satılmaması konusunda ASIL DEVLETİMİZ (TSK) nezdinde önemli çalışmalara katılmaktayım... (Bu bir sırdır..Size saklı kalsın)...” şeklinde beyanların yer aldığı,

 -Neriman AYDIN adıyla Erdoğan  isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “… inanıyorum ki Devletimin ve Vatanımın geleceğinde söz sahibi, etkin bir görevin sahibiyim... Tanrı yardımcımız olsun...NOT: Size yazdıklarımı ve Sizinle paylaştıklarımı okuduktan sonra lütfen Bilgisayarınızdan kalıcı olarak siliniz... İsterseniz saklamak için döküm alabilirsiniz... dostlarınızla paylaşabilirsiniz ... amaa Ama bilgisayarınızda tutmamanızı istirham ediyorum... Bu talebim önemlidir Değerli Türk...Teşekkür ederim...” şeklinde beyanların yer aldığı,

 
“NER 8.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsın değişik tarihlerde birden çok şahsa yazmış olduğu mektupların bulunduğu, belgenin tamamının 226 sayfadan ibaret olduğu,

-Neriman AYDIN adıyla 11.07.2003 tarihli Sevgi ERENEROL isimli şahsa hitaben yazılan mektupta;“…kısaca ali Türkiye Cumhuriyeti Devleti için duyduğumuz endişelerin ortak oluşunda  Türk Ortadoks Kilisesi temsilcisi olarak göstermiş olduğunuz mücadeleyi  şahsım, necip Türk Milleti ve büyük Türk Mustafa Kemal Atatürk adına   takdir ve şükranlarımızla karşılıyor, mücadelenizin uyanmakta olan Türk Milletinin gözünden kaçmadığını ifade ediyor, sizleri tebrik ediyor, teşekkürlerimi sunuyor huzurlarınızda saygıyla eğiliyorum…Sayın Erenerol, Türk Milleti olarak ikinci bir kurtuluş mücadelesi başlatmak zorunda kalacağımızı hiç düşünmemiştik doğrusu… Vatanımız ve devletimiz işgal altındadır. Türk Milletinin birlik olma mecburiyeti vardır… Türk Milletini yeniden bağımsız yapacağımız mücadele günlerinde buluşmak üzere Türkün Tanrısı Sizi korusun.”  şeklinde beyanların yer aldığı,

- Neriman AYDIN adıyla 23.07.2003 tarihli Hüseyin M. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Sayın Mümtaz,  Vatanımız ve Devletimiz işgal altında, Milletimiz ise sömürgedir. Türk Milletinin birlik olma mecburiyeti vardır…gereğini yapmak üzere ayağa kalktığımızı   ifade ediyorum...Türk Ordusunun kıymetli mensubu Sayın M.,  …Türk Milletinin yapacağı ikinci kurtuluş mücadelesinde Türk Milleti ile birlikte olmanızı ümit ederken,  emekleriniz için teşekkür ediyor huzurlarınızda saygıyla eğiliyorum.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 29.09.2003 tarihli Nuh Mete Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Sayın Y., …yerli işbirlikçilerin bu sömürü sürecini hızlandırmaktaki  emeklerinin karşılığını, Türk Milleti olarak   yapacağımız  150 likler değil,  15 binlik listelerde   değerlendirmek üzere  örgütlenme ve bir araya gelme  zamanıdır…    ali Türkiye Cumhuriyeti Devletini ve Türk Ülkesi Türkiye’yi yeniden bağımsız kılacak büyük mücadele günlerinde birlikte olmayı ve yeniden kurmak zorunda kalacağımız Türk İstiklal Mahkemelerinde  Sizi Savcı olarak görmeyi diliyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 27.08.2003 tarihli Jandarma Genel Komutanlığı Yrb. Müfit isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “İRAN İSLAM CUMHURİYETİ sınırları içerisindeki Güney Azerbaycan Türklerinin ABD’de yaşayan ve bu ülke vatandaşı olan sürgündeki Türk Lideri MAHMUT ALİ ÇÖHREGANLI, bu sabah  eşi ve çocuğu ile ziyaret için geldiği  Ülkemizde, İstanbul’da Ülkemize giriş izinleri bulunduğu halde  eşi ve çocuğu sınır dışı edilmek üzere Türk Emniyet Birimlerince  gözaltına alınmışlardır. Değerli Komutan Org.Şener Eruygur’un “Bildiklerinizi bize her zaman ulaştırabilirsiniz” cümlesinden hareketle…konuyla ilgili yardımlarınızı Türk Tarihi ve Türk Milleti minnetle  hatırlayacaktır.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 19.08.2003 tarihli Bilgi notu başlıklı alt kısmında “paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu” ifadesi yer alan notta; “Bu, Türk Milleti ile Türk Ordusunun 65 yıl aradan sonra ilk buluşması,  Türk Tarihinin bu anlardan hoş bir gülümseme ile bahsedeceği inancındayım.   Sanırım daha önce ne Siz Türk Silahlı Kuvvetleri ne de Biz Türk Milleti hazırdık…   Benim Ülkemde  toplumun hemen her kesiminden kendisine hizmet eden, kendisine  mensup olduğu ülkesinden daha bağlı insan yetiştiren ABD’ye ve AB ülkelerine karşı; Siz asli unsur Türk Soyunu ülkemiz için, devletimiz için  ayakta ve hayatta tutmayı başaramadınız.  Değerli Büyüğüm, Biz 65 yıldır  Sizi bekliyoruz....  Ama ortada yoksunuz...    Yolumuz ölmek ve öldürmek ihtimalleriyle doludur.  Bu tehlikeyi Biz göze aldık, Siz de alıyorsanız başlayalım deriz  …Değerli büyüğüm Türk Milleti gerçekleri ve gerçek olmayanları bilmektedir.  Farklı düşünüyorsanız bu düşüncenizden vazgeçmenizi tavsiye ederiz. 150 likler listeleri hazırlayan Türk Milleti, 150 binlikler, 15 milyonluklar listeleri de  hazırlayabilecek idrak ve şuurdadır” Şeklinde beyanların yer aldığı, 

            -Neriman AYDIN adıyla 14.10.2003 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüyüm, işbirlikçi siyasi kadroların sömürge anlaşmalarına parti adı fark etmeksizin korkusuzca, uyarı şeklindeki beyanlarınıza rağmen hiç çekinmeksizin imza atmalarını Siz Türk Silahlı Kuvvetlerinin her seferinde “Türk Silahlı Kuvvetleri AB’ne karşı değildir” sözlerinde buldukları cesarette ararız. Bu şekildeki ifadelerinizi Türk Milleti olarak koyacak yer bulamadığımızı itiraf etmeliyim.  Çünkü Türk Ulusu bu şekildeki sözlerinizle “demek ki korkulacak bir durum yoktur rehavetine ve yanılgısına” kapılmakta ve ihanetleri 65 yıldır ispatlanmış biri diğerini aratmayan soysuzlara desteklerini sürdürmeğe devam etmektedirler. Paşam, Başkent Ankara’da Karanfil Sokakta, Deniz Kuvvetleri Komutanlığı-Sahil Güvenlik Komutanlığı binasının tam karşısındaki Eyüboğlu  Otelde, Otel sahibinden   misafirlerine kadar günün 24 saati  Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  aleyhine  azınlık ruhlu, molla zihniyetli  kafalar tarafından  inanılmaz bir propaganda yapılarak  kitleler etki altına  alınmakta ve  Türk Silahlı Kuvvetlerinin  dayanak noktası inceltilerek  altı  oyulmaktadır. Türk Milletinin gözleri önünde bölücülük, Türk Silahlı Kuvvetleri, Mustafa Kemal Atatürk ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  düşmanlığı yapılmaktadır. Türk Milleti henüz bu ihanete ve şer odaklarına karşı koyacak güçte,  uyanıklık ve duyarlılıkta değildir…Paşam,  Birlik Mahallesi, 14. Sokak, 11 nolu konut Doğu illerimizden bir  Şahıs, İşadamı ve Siyasetçiye ait olup, İlçi İnşaat tüzel kişiliği altında  faaliyet göstermektedir.    PKK-Kadek terör örgütü ile ilişkisinden başlamak üzere uyuşturucu kaçakçılığına kadar  Türk Milleti, Türkiye Cumhuriyeti Devleti  ve Türk Silahlı Kuvvetleri aleyhine bölücü faaliyetlerde bulunduklarını, terör örgütü elemanlarına yardım ve yataklık yaptıklarını tahmin ediyoruz. Konuta girip çıkan insan sayısı bir hayli  fazla olup,  çoğunluğunu Doğu ve Güneydoğu Anadolu kökenli vatandaşlarımız oluşturmaktadır. Gelip gidenlerden bazılarının asker kıyafeti taşıdıkları malumlarımız olup,  asker üniforması ile konuta girenler dışarı  sivil olarak çıkmaktalar, konuta  gelip giden  insanların sokaktaki davranışları ile bindikleri son model otomobiller duyarlı her vatandaşın dikkatini   çekebilecek boyutlardadır…Bu tür  girişimlerinizin  Ulusal Güçlerin bir araya gelmesinde  büyük katkıları olacağı inancını taşımaktayız. Bu ailelerin ve aşiretlerin, işbirlikçi ve satılmış  mevcut siyasi partilere yönlenmelerine ve emperyalist ülkeler güdümünde çeşitli yollarla istismar edilmelerine yol açan tutumlar karşısında   Türk Milletini ve Türk Devletini temsilen Devletimizin yegane  teminatı Türk Silahlı Kuvvetlerinin ve değerli komutanlarının  bu boşluğu doldurmasını beklemek bunca ihanetten sonra  hakkımız diye düşünüyoruz. Türk Ulusunun Milli olan her kafasından  faydalanmanızı bekliyoruz….Türk Ulusu olarak amacımız zamansız harekete geçmemek, ama geç de kalmış olmamaktır.  Örgütlenmemizde ve uyanmamızda bize  katkıları olacak yegane milli güç Siz Türk Silahlı Kuvvetleri’nin olduğuna inanıyoruz.   Türk Milleti bu konuda ısrar etmektedir Paşam. Plan ve program yapma, karşı düşünce üretme ve bu düşünceleri icraata  dönüştürme zamanıdır.  Tek bir sömürge anlaşmasının imzalanmasını ve yürürlüğe  girmesini, hiç edilen tek bir Kamu kurumunun satışını  durduramadığınız, durduramayacağınız içindir ki, tam bağımsızlığımızı kaybetmiş bulunuyoruz.  Bu konudaki ihmalkarlıklarınızın devam etmemesi için acilen tedbir almanızı bekliyoruz. Durdurmak için kafalar koparılması gerekiyorsa, o da yapılmalıdır.  Türk Ulusunun düşünceleridir. .. Türk yurdunda Türk ulusuna yakışır bir hayat istememizi bize çok görmeyeceğinizi ümit ediyor ve biz Türk Milletine gizli öncülük görevinizi yerine getirmenizi bekliyoruz.  İzninizle; Vasiyet gayet açıktır, gereğini yapmak üzere Sizi bekliyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı,      


-Neriman AYDIN adıyla 10.10.2003 tarihli Veli Küçük isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam,  65 yıldır ihanette sınır tanımayan 65 yıllık Ankara Hükümetlerinden aksi bir tavır ve davranış beklememiz Türk ulusu olarak gaflette olduğumuzu gösterir. Bunun bilincindeyiz. Türk Ulusu olarak  bütün beklentilerimiz Türk Silahlı Kuvvetlerinin yapacaklarına yöneliktir….Bizi yanıltan  Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihanette sınır tanımayanlar üzerinde etkin ve etkili olamama  duruşudur.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman AYDIN adıyla 05.03.2004 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüğüm, 2003 Ağustos ayında şahsımı kabulünüzde Yüksek Makamlarınıza bir iki cümle ile açıklamaya çalıştığım, tedbir alabileceğiniz düşüncesiyle, özellikle Devlet-Millet ve Ülke güvenliğimizle doğrudan alakalı olan, şahsınızda Türk Silahlı Kuvvetlerinin birçok bilgi ve belgeye kolaylıkla ulaşabileceği konuyu ayrıntılı olarak bir kez daha Asıl Ellere iletmenin bir Türk Evladı olarak görevim olduğu  inancındayım…Türk Ulusu bu konuda endişelidir Paşam. Bir tarikat sapığının henüz Başbakan  değilken bile Kıbrıs’ı, Kıta Sahanlığını, Ermenistan, Kürdistan tavizlerini emperyalist babalarına söz vermiş  icraatlarının yanında,   Menderes’in yaptıkları solda sıfır kalmaktadır. Kaybettikten sonra kelle alınması Kıbrıs’ı geri getirmeyecektir Paşam. Türk Ulusunun düşünceleridir. Türk Ulusuna açıklamalarınızda, endişelerinizde dış merkezlerin saldırılarını, yerli maşaların azgınlıklarını göğüsleyebilecek güçte olduğunuza şüphemiz yoktur. En önemlisi  Türk Ulusu emrinizdedir Paşam. Kıbrıs’ı ilhak ettiğinizi açıklamazsanız ilk cephemiz düşmüş olacak ve arkası çorap söküğü gibi gelecektir…Bunu  durdurun Paşam, lütfen durdurun..” şeklinde beyanların yer aldığı, 


-Neriman AYDIN adıyla 10.11.2003 tarihli Sinan AYGÜN isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Ulusal güçlerin birlikte hareketi kaçınılmazdır,  yardımlarınızın önemini ve anlamını Türk Tarihi altın sayfaları arasında sonsuza kadar saklayacaktır  Sayın Başkan..”şeklinde beyanların yer aldığı,


-Neriman AYDIN adıyla 08.01.2004 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…hizmetlerinizin  yeniden elde edeceğimiz ikinci bağımsızlık mücadelemizi anlatan tarih sayfalarındaki yerini alacağını  ifade etmek istiyorum…” Şeklinde beyanların yer aldığı, 


-Neriman AYDIN adıyla 10.02.2004 tarihli Metin A. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “.. Türkeli Dergisi ile ilgili Kemal Ağabeyimin yapmış olduğu araştırmada; Taner Ünal’ın  Sizin de bahsettiğiniz üzere MHP kökenli olduğu, kooperatifçilik yapmış olduğu, hatta MHP nin son kongresinde  aday  olduğu,  pek düzgün olmayan bir geçmişi ile bilindiği  gibi verilere  ulaşılmıştır…(Kemal ağabeyimin ve Sizlerin) her ikinizin de takip edildiği ve telefonlarınızın dinlendiği gerçeğini göz ardı etmememiz ve sürekli uyanık ve tedbirli olmamız gerektiğinden Sizlere konuyu belge geçer yolu ile iletmeyi uygun gördük.    Hatta birkaç yıl sonra Çankaya’da yükselen bir ateş ve tüten bir duman görürseniz, sakın şaşırmayınız... O bağımsızlığımızın dünyaya duyurulması kutlamalarının işareti olacaktır, o ateşi yakmak için sabırsızlanıyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı,


-Neriman AYDIN adıyla 18.03.2004 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…geçen hafta sonu  Jandarma Genel Komutanlığın’da Paşa’nın emriyle bir toplantıya çağrıldım... konuşulan ve paylaşılan konuları ancak karşılaştığımızda Size aktarabilirim.” şeklinde beyanların yer aldığı,

            -Neriman AYDIN adıyla 21.04.2004 tarihli Jd.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta;  “Ziraat Bankası Dış İşlemler Operasyon Daire Başkanı Güner A Beye malum konudan Türk Silahlı Kuvvetlerinin uzun zamandır haberdar olduğunu,  bu vesile ile Türk Ulusunun Devleti ile birlikte ayakta kalabilmesi için her bir bireyin katkısının vazgeçilmez olacağını, malum konudan tarafım sayesinde değil de, Türk Silahlı Kuvvetlerinin bizzat haberdar olduğunu hissettirmenizi, bu bilgilere dünya durdukça ulaşmanın geleneksel Türk Devleti bekasının bir gereği olduğunu Batılı Ülkeler Almanya, Fransa, İngiltere örnekleri vererek  ifade etmenizi, bu konuyu Batılı ülkelerde  Mali Polisin yaptığını, ülkemizde her kurumun Siyasi  iktidarlar elinde istismar edilmesi nedeniyle ülkemiz bakımından hayati öneme haiz bu ve benzeri konuların  Türk Silahlı Kuvvetlerine kaldığını belirtmenizi, Albayım özellikle bu bilgilere ulaşmak için  Mahkeme Kararı çıkartmak gibi bir çözüm şeklinden  asla bahsetmemenizi, bu hak ve yetkilerin Devletimizin  Kurulduğu gün Mustafa Kemal Atatürk tarafından Türk Ordusuna  verildiğini belirtmenizi, 

Türk Silahlı Kuvvetleri’nin her bilgi ve belgeye istediği anda  ulaşmasının Devletimizin  günümüzde getirildiği durum nedeniyle  önemli olduğunu,  Türk Ulusunun Türk Silahlı Kuvvetlerine  güvendiğini ancak katkılarının beklendiğini ifade etmenizi  önemle istirham ediyorum…“Not: Albayım toplantıdan önce Güner Arslan ve konuyla ilgili düşüncelerimi öğrenmek konusunda emrinize amadeyim. Dahili telefonumdan rahat konuşma imkanım bulunmaktadır.” şeklinde beyanların yer aldığı,                 

             -Neriman AYDIN adıyla 20.07.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna Bildirge niteliği taşıyacak bir Gazetenin acil olarak ihtiyacımız olduğunu belirtmek isterim. …Söz konusu Gazeteye gönüllü olarak ve bundan büyük bir haz duyarak makale verecek Ulusalcı araştırmacı yazarlarımızın artık var olduğunu bilmek büyük bir imkan olup, Türk Ulusunu uyandırmak yolunda önemli mesafeler aldıracağı,  siyonist emperyalistlerin Türk Ulusuna kolay kolay etki edemeyeceklerini, Türk Ulusunun uyandırılma süresini kısaltacağı düşüncelerini taşımaktayız. Paşam, bu konuyla ilgili olarak Türk Ulusunun ve Türkiye Cumhuriyetinin geleceği için yapacağınız hizmetin  Türk Ulusunun  bir an evvel yönetimde hakim olmasına imkanlar, fırsatlar hazırlayacağı muhakkaktır... Türk Ulusunu emperyalist, siyonist AB ve ABD ye  sömürge yapmaya yemin etmiş siyasi zihniyetlere bu gazete ile ya da  bir TV kanalı ile Türk Ulusunun layık göreceği tokatı atma fırsatı doğacak ve Türk Ordusunu yıpratacak bir  ihtilale gerek kalmayacaktır düşüncesindeyiz. Çünkü bu kez yapacağınız bir ihtilalin Ulusal Tam Bağımsızlıktan, Ulus Devlet varlığımızdan yana olmasını,  Vatan ve Devlet hainlerinin ise  kafalarını almasını bekleriz… Candan E. bir Türk çocuğudur, günümüz İstanbul Valisi ve Devletimin en tepesindeki  diğer bir çok zevat gibi  Süryani değildir. Bunun için de korunmasını, kollanmasını beklemenin  hakkımız olduğunu bilmenizi isteriz. … Türk Ulusunun Devlet kadrolarından bir bir tasfiyesine ve öldürülmelerine   dur demek zamanı gelmedi mi Paşam ? Siyonist emperyalistler ve işbirlikçileri tarafından öldürüldüklerinden  sonra mı kendilerine selam duracaksınız…? Onlar hayatta iken kendilerine ulaşmanızın anlamı, ehemmiyeti, öldürüldükten sonraki  milyonlarca selama bedel diye düşünüyoruz  Paşam….Değerli Büyüğüm, 30 Ağustos’da Orgenerallikteki sürenizin dolduğunu biliyoruz. …Temenni ederiz ki zati âlinizden boşalacak Makama emperyalistlerin emrinde olmayacak değerli bir Türk Subayının Sizi aratmaksızın gelmesi ve Sizin kadar Türk Ulusuna güven vermesidir. Acaba böyle mi olacak diye endişelerimizi zati alinize iletmek, Sizinle paylaştığımız düşünce ve tespitlerimizi kendileri ile de paylaşıp paylaşamayacağımızı bilmek ve sormak  isteriz.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,   

               -Neriman AYDIN adıyla 17.08.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, emirleriniz üzerine komutanlığınız yetkililerinden Alb. Cengiz Y.   Sayın Candan E.  ile irtibata geçmişlerdir. ..söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler. Sayın Candan E.’in Komutanlık Yetkililerinizin de dinledikleri üzere inanılmaz ölçüde bilgilere sahip olduğu düşünülürse,  Bakanlıkta kalmasının sağlanmasının Asıl Devletimiz açısından fayda temin edeceğini ifade etmişlerdir…Konuyu Yüksek Makamlarınıza iletmenin gereğine inanmaktayım Paşam. Sayın Candan E.’in Ankara’da bulunması ASIL Devletimizin menfaatleri için önemlidir, vazgeçilmezdir.” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

           -Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında  Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler…Not: Albayım, konuyla ilgili aynı bilgiyi içeren bir notu Paşa’ya iletilmek ve bilgilenmesini sağlamak üzere Yaveri Yarbay Müfit Beyin odasındaki faksa da geçtim” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; ““Albayım, Sizleri  aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Sayın Candan E. beyin T. C. ANKARA 11.İdare Mahkemesinde açılmış bulunan  2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili dava 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E.  lehine sonuçlanmış bulunmaktadır…söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin  konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da Sayın Candan E. lehine sonuçlanmasına bu davanın dayanak ve örnek  teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz eder …Candan E.in Ankara’daki görevinde kalması için ikinci davada  yardımlarınızı  beklediğimizi  belirtiyorum…” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, Sizleri, Yüksek Makamlarınızı hayati aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Mülkiye Baş Müfettişi, Sayın Candan E. Beyin, Ankara 11.İdare Mahkemesinde 2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili açılmış bulunan dava, 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E. Beyin lehine sonuçlanmış bulunmaktadır. … söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da,  bu durumda Sayın Candan E.Beyin lehine sonuçlanmasına dayanak teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz ediyor…Yüksek Makamlarınızın malumları olduğu üzere,  Sayın Candan E.’in  Ankara’da Mülkiye Başmüfettişliği görevinde kalmasının  Asıl Devletimizin ayakta ve hayatta kalması için  önemine   ve gereğine  inandığımızı belirtirken,   Müfettiş olması nedeniyle inanılmaz  bilgi ve belgelerin sahibi Sayın Candan E.  Beyin bildiklerinin, Türk Ulusunun bir gün gereğini yapmak üzere Yüksek Makamlarınız nezdinde kayda alınmasının ehemmiyetine bir kez daha dikkatinizi çekmenin Türklük görevimiz olduğunu hatırlatmak istiyoruz  Paşam. Arz ederiz…NOT: 1-  paşam, bundan sonra elime ulaşacak bilgi ve belgeleri yine size mi yoksa Org.sayın F. T.  paşamıza mı iletmeliyim, bunu izninizle öğrenmek istiyorum” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.01.2005 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…şahsınıza arz ettiğim Sayın Mülkiye Başmüfettişi Candan E.  Beyin  Ankara İdare Mahkemesindeki  iki davasının  da Siz değerli ve duyarlı Türk Komutanının katkıları sayesinde  lehine sonuçlandığını ve İçişleri Bakanlığındaki Başmüfettişlik görevine başladığını Yüksek Makamlarınıza  iletmekten sevinç duymaktayız. Sayın Candan E.’in Yüksek Makamlarınıza iletilmek üzere şahsıma ilettiği belgeler  mektubum ekindedir. (Ek no: 3 Candan E.) ) Arz ederim.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli Tümgeneral Sabri D. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna 85 yıl önce biçilen sömürge gömleğini  1923- 10 Kasım 1938  den beri 66 yıldır yeniden ısrarla  giydirmeye çalışan emperyalistler ve işbirlikçilerine gerekli dersi bir kez daha olmak üzere yine Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Ulusu birlikteliği vereceğine inancımız tamdır. Gizli Öncülüğünüz kaçınılmazdır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 16.09.2004 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…biraz önce bir büyük Türk çocuğu Sayın Candan E. bey  ziyaretlerime geldiler.    Meşrutiyet’te yaşanan hadiselerden bahsettiler.   Değerli İnsan, Türk Yurdu ve Türk Devleti için gerekli insan Siz neden bana bu konudan bahsetmediniz…  Meşrutiyet,  Türk Ulusunun Ankara’dan yön ve yol bulmasında bir karargah merkezidir.  Meşrutiyet, içeri giren insanı kendiliğinden etkileyecek zaman ve mekanüstü bir yer olmalı,  havası  büyülemeli, hatiplerinin  söylemleri ise  özellikle  ilk kez gelen insanı kalbinin en hassas yerinden  vurmalı, yerinde oturtmamalı, heyecanlandırmalı, ayağa kaldırmalı.   Meşrutiyet kuralları sıkı, insanları sadık,  Önderi’nin ışığında tüm Anadolu’yu  sallamalı, depremleri şiddetli olmalı…. Tabii emperyalizme karşı dikkatli ve  kendini korumalı. Meşrutiyet’in  sırları olmalı….  Fikirler ve eylemleri  sadece kurmay heyeti bilmeli….  Kurmay heyet arasında  sır   ve soru işareti  olmamalı. Az insanla çok iş yapılmalı…Sayın Ergün POYRAZ bey ile de  Kemal Bey’den konuşmasını isterseniz…. Kendisinin  olaya çeki düzen vereceğine şüphem yoktur. ..Sizinle paylaştığım her cümle bir sırdır ve sadece Kemal Beyle paylaşılır. Karargahın sırları sırlarımızdır.  Sadece dikkat etmemiz  gereken husus sırlarımızı kimlerle paylaştığımızdır…NOT: …Meşrutiyet’te çalışmasına vesile olduğum Türk kızının yaptığı hatadan dolayı beni bağışlayınız lütfen.  Dünya’daki hadiselerden habersiz olmasının, karargah merkezimize gelebilecek olumsuz amaçlı insanların anında tespitine yarayacağını ve emperyalistlerin ilişki kurmada zorlanacakları bir çocuk olacağını düşündüğümdendi.    Sizlerin bu manada üzülmesine sebep olmamdan dolayı özür diliyorum, lütfen kabul buyurunuz.   Kendisine ulaşıp, edindiğim bilgileri en kısa zamanda Şahsınıza aktaracağım. Bilgilerinize… Telefonla paylaşma imkanımız olmayan konulardı.” Şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman AYDIN adıyla 14.01.2005 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Sayın E.Poyraz ve Sizin birlikteliğinizin ölçülerini, boyutunu, derinliğini bilmiyoruz, onun için de gerek dostluğunuzu gerekse Ulusal Birliktelikteki beraberliğinizi  yanlış anlamış olmaktan çekiniriz….Sayın E.Poyraz’ın etrafında son senelerde olan şahıslar ve ilişkileri son derece önemli.  Size karşı düşünce ve tavır manasında  yaşadığı tedirginlik ve saldırganlığının arkasına iyice bakmamız gerekiyor…Bu yön iki senedir Sayın Kemal Aydın Bey’in yurt çapında  ulusal kafa taşıyan Türklerle yaptığı görüşmelerdir. (ki bayağı yol almış bulunuyoruz, bunları Size açıklamak ve Sizinle paylaşmak  fırsatımız olmadı, inşallah olacak )  Birlikteliğimizin Yönetim Kadrosunun, Beyin Heyetinin bir elin parmakları kadar kişiyle devamı, istihbarat servislerinin sırlarımızı, hedeflerimizi uzun süre öğrenmelerine engel olacaktır diye düşünüyoruz…düşüncemiz odur ki her üç ayda bir  Kurmay Heyet olarak bir araya gelip  hadiseleri, kat edilen yolları, yapılması gerekenleri  görüşmemiz ve bunları zabta geçirmemiz geleceğe dair yolumuz için  son derece faydalı olacaktır diye düşünüyoruz. (Bu şahsi düşüncemdir, henüz Sayın Kemal Aydın Beye söylemedim, şu anda mektubu yazarken aklıma geldiği için Sizinle paylaşmak istedim)” şeklinde beyanların yer aldığı,

Neriman AYDIN adıyla 19.10.2005 tarihli Hatice BAHTİYAR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Aylardan beri müthiş zorluklar  yaşadığınızı biliyoruz, fiziken yanınızda olamamamız nedeniyle Sizlerden uzak olduğumuzu, halinizden anlamadığımızı  zannetmeyiniz. Tanrı şahittir ki her günümüzde Size  TOPLUMSAL DÖNÜŞÜM YAYINLARINA  maddi olarak yardım edememenin  hüznünü yaşadık. ..Üstlendiğiniz görevin kutsiyetini ve Türk Milletinin hak ettiği idarecilere kavuşması için ULUSAL MÜCADELEDEKİ yerini  kalemimiz yazmakta aciz kalmaktadır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,
Neriman AYDIN adıyla 09.11.2005 tarihli Sevgi ERENEROL isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Milletinin Ulusal uyanışında  bir büyük mücadeleyi zaferle sonlandırmak üzere  tarihi bir sorumluluğu üstlenen  Sayın Kemal Aydın Bey’in  Size ulaştırmamı rica ettiği  sözlerini  mektubum vesilesi ile  Sizlere ve Erenerol Ailesine  iletmek istiyoruz: “TÜRKLÜK MÜCADELESİNDE SEVGİ ERENEROL HANIMEFENDİYE TÜRK’ÜN TANRI’SINDAN BİTMEK TÜKENMEK BİLMEZ BİLGİ VE GÜC DİLİYORUM.  BU BÜYÜK TÜRK’ÜN MÜCADELESİ GÖGÜSÜMÜZÜ KABARTMAKTADIR.  BU ASİL MÜCADELEYİ YAPANLARIN EMRİNDE OLMAK BİZLER İÇİN BÜYÜK BİR ŞEREFTİR. TAŞIYACAĞIMIZ EN BÜYÜK ŞEREF MADALYASIDIR.  ŞARTLAR GEREĞİ  FİZİKSEL OLARAK YANLARINDA OLAMIYORUZ. ANCAK ULUSAL  MANADA,YENİDEN TAM BAĞIMSIZ DEVLET FİKRİNDE, İŞTE VE EYLEMDE KENDİLERİYLE HER AN BİRLİKTE OLDUĞUMUZDAN HABERDAR OLSUNLAR.  SEVGİ HANIMA SAYGIMIZ VE TEŞÜKKÜRLERİMİZ VARDIR. Kemal Aydın 05332369786)…” Şeklinde beyanların yer aldığı,

Neri adıyla Günaydın ablası hitabı ile başlayan mektupta; “Dün Merdan ile beraberdik, 3-4 saat sohbet ettik, kulaklarını çınladı mı..Cumartesi Kemal Abimle Kütahya'da bir toplantıdaydık... Merdan aramasaydı Pazar günü de görüşemeyecektik... Eskişehir'de küçük bir toplantı ve bilgilendirmemiz oldu...sonra Kütahya'da.. gece de döndük ve Merdan'a  yetiştik...Kemal abim, Merdan'a çok değerli bilgiler verdi, sana aktaracaktır, sanıyorum...  Bunu her toplantıda yaşıyoruz: Türk insanı her şeyi ama her ihaneti biliyor... alt alta koyabiliyor.... Yalnız bunları bilmesine rağmen hala aynı konuları paylaşmak istiyor...  Bu bize zaman kaybettiriyor...  Oysa madem ihanetler ve hainleri biliyoruz...O zaman şunu konuşmalıyız Bize ne görev veriyorsunuz ? Biz ne yapmalıyız ? Bizden vatanımız ve devletimiz için ne istiyorsunuz..? …Mesela Kemal abinle gittiğimiz toplantılarda biz bu konuya - zaten insanlar ulusal manada hazır oldukları için-  en fazla 30 dakika ayırıyoruz...Hemen yapacaklarımıza, birlikteliğimizin nasıl sağlanacağına, eylemlerimize geçiyoruz...” Şeklinde beyanların yer aldığı,
 “NER-AY 7.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 169 sayfadan ibaret olduğu,

neaydin@ziraatbank.com.tr isimli e posta adresinden 24.11.2005 tarihinde  holmez@ttnet.net.tr isimli e posta adresine gönderilen e postada; “.. KEmal AYDIN benim ağabeyim... üç bucuk yıldır muhteşem bir hareketin önderliğini yapmaktadır... Sadece bu kadar söyleyim...Çünkü e mail ortamında  daha derin bilgilerimizi paylaşmanın sakıncaları malumlarınızdır ... inşallah Sizleri karşılaştıracağım... bir İzmir seyahatimiz olacak inşallah...” Şeklinde beyanların yer aldığı,
neaydin@ziraatbank.com.tr isimli e posta adresinden 24.11.2005 tarihinde  holmez@ttnet.net.tr isimli e posta adresine gönderilen e postada; ““Çünkü Türk Milleti  fikren  büyük bir taarruza hazırlanmakta...Bu taarruz  Türk Milletinin  cevheri aslisi TÜRK OLANLARIN  yeniden TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNE idaresi ile neticelenecek inşallah... Çok çalışıyoruz  Sayın Ölmez, çok çalışıyor, çok bilgileniyor, ve bilgilerimizi  TÜRK MİLLETİNİN her ferdi ile paylaşıyoruz... Tanrı hızlandırsın ....Tanrı Türk Milletini birbirinden haberdar etsin..... mesela, İzmir'de çok değerli bir Yazarımız var Sayın Metin A. Biz kendileri ile sık sık biraraya geliyoruz... Harika eserleri var...   BİTMEYEN OYUN,  AVRUPA BİRLİĞİNİN NERESİNDEYİZ, KEMALİZM , TÜRK KURTULUŞ SAVAŞI  , TÜRKİYE ÜZERİNE NOTLAR...VS....” Şeklinde beyanların yer aldığı,
holmez@ttnet.net.tr isimli e posta adresinden 28.11.2005 tarihinde Neriman AYDIN’a gönderilen e postada; “Lutfen agabeyinize selam ve saygilarimi iletiniz. Ben de bu mucadeleden umutluyum ve her inanan gibi uzerime duseni seve seve yapmaya kararliyim” şeklinde beyanların yer aldığı,

neaydin@ziraatbank.com.tr isimli e posta adresinden 06.12.2005 tarihinde  holmez@ttnet.net.tr isimli e posta adresine gönderilen e postada ;“..Bu çetin yılları hep birlikte aştığımız, hainleri ve işbirlikçileri bertaraf ettiğimiz gün Ankara'da büyük Türk şöleni yapacağız, Atamızı, kendisine layık evlatlar olduğumuza şahit kılacağız İnşallah...

67 yılda Türk Milletinin elinden alınan Devletimizi elbette 67 günde geri alamayız. not:kemal ağabeyim  bilgilendirmede bulunmak üzere bu gece acilen İzmir'egeliyor...  İzmir'de müsait olması halinde Size bilgi vereceğim Efendim...” şeklinde beyanların yer aldığı,
Neriman AYDIN adıyla 01.02.2006 tarihli Akhmed AKHMEDOV isimli şahsa gönderilen e postada; “Bu göreviniz Türk Ulusunun Rusya ile gelecekte bizlerin yönetiminde kuracağı ilişkilerde temel teşkil edecek... Kemal Abimin önderliğinde, Türk Ulusunu uyandırma ve bilgilendirme faaliyetlerimiz son hızıyla  ve büyük coşkular ve katılımlarla devam etmektedir Sevgili Kardeşim” şeklinde beyanların yer aldığı,

“plazma tarihçesi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde: şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsın 31.08.2007 tarihinde Genelkurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben yazdığı ve tamamı 9 sayfadan ibaret mektup olduğu, söz konusu mektup içerisinde; “ … Ülkemin benim uzman olduğum alanda iki büyük gereksinimi vardı…ülkemizin her yıl 300 milyon dolar ödeyerek satın aldığı bazı ilaçları (insülin gibi), dokuları ve hatta gerektiğinde  biyolojik silahlar üretebilecek bir biyoteknoloji merkezi idi…Her türlü  silaha karşı  tedbire sahip olmasına rağmen Biyolojik silahlarla savaşma konusunda yeterli hazırlığı olmayan ülkeme biyolojik savaş endüstrisini kurmaktır. Nitekim bu gün 1 trilyon borcu olan, zorlukla ayakta kalan bu küçücük şirkete, onun yaratıcısı olan bana yapılan ulusal ve uluslar arası saldırının 2 nedeninden biri ATİ tesislerinin 15 günde bu silahı üretece hale gelebilecek şekilde dizayn edilmiş olması…” şeklinde beyanların yer aldığı,

 “YAZI-1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs. temin edilen belgelerin bulunduğu 105 sayfadan ibaret belgede:

-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:h033223@kho.edu.tr] isimli e-posta adresinden 09.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzecim, … Bir Harbiyeli olarak diğerleri gibi kendimi milli konularda eksik hissediyorum. Bana birkaç kaynak gönderebilir misiniz? …Saygıdeğer Kemal Amcama çok selamlarımı iletin.” şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman Aydın tarafından 09.10.2006 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi…Evet çalışmalar son hızla devam ediyor, Türk Milletinin feraseti, ve Tanrı vergisi hasletleri bizlere  her gün yeni mucizeler  yaşatıyor. Bunları gördükçe daha fazla heyecan ve yüksek oranda enerjimizle çalışmalarımıza devam ediyoruz, canım Teyzesi.  Bir kaç gün önce biz de Kemal Amcanla senden söz ettik… Sen öyle bir insanla tanıştın ki, seni her konuda yetiştirecek, geleceğe hazırlayacak engin bir bilginin sahibidir kendisi. Zaten böyle olduğu için bizlere önderlik yapmaktadır… Bayramdan sonra Kemal amcan bir hafta sonunu sana ayırmak istiyor... Ne zaman müsait olursan beni arayabilir söyleyebilirsin Teyzesi...” ifadelerinin bulunduğu,
-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:noyan.selda@gmail.com] isimli eposta adresinden 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde beyanların yer aldığı,

“Kitap1.xls” isimli Excel dosyası içerisinde; 80 işiye ait kesinleşmiş mahkumiyet hükümleri, hüküm maddeleri, verilen ceza ve çektiği ceza, “Kitap2.xls” isimli Excel dosyası içerisinde de,  idam cezası almış olan 157 kişinin şahsın isim, doğum tarihi, idam tarihi, yaş, iş, medeni hal, idam şekli, aile ve akrabalarından başka idam edilen başlıkları altında kayıtlı bilgilerin bulunduğu,

30112007136.jpg, DSCF1625.JPG, DSCF1626.JPG, DSCF1631.JPG, DSCN1177.JPG, DSCN1179.JPG, DSCN1183.JPG ve P1000835.JPG isimli resim dosyaları içerisinde; yer ve zamanı belli olmayan bir toplumsal gösteri yürüyüşü ile şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsın mezuniyet töreninde çekilmiş fotoğrafların olduğu,

“ati sermaye ve bilgi.ppt” isimli Power Point dosyası içerisinde; şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsa ait Ati Teknoloji isimli firmanın faaliyetleri ile ilgili hazırlanan 78 sayfalık sunum olduğu,

07 NOLU CD içerisinde; 

 “Bel1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs.temin edilen belgelerin yer aldığı 130 sayfadan ibaret belgenin olduğu,

-7 ocak 2006 yer İlk San öğretmen evi tesisleri, Ankara Kalesi Altı Ulus’ta yapılan görüşmeye ilişkin alınan notta; “6 ocak 2006 gecesinden misafirimiz olan D.Ali Özoğlu ve Hatice Bahtiyar ile birlikte baba evimizde Çankaya ‘da  kahvaltı sohbetinden sonra malum mekana intikal ettik,  İbrahim Beyle kahve içtik, sohbet ettik . ilk 5-10 dakika sükunetini muhafazadan sonra Vatansever Güçler Birliğinin tüzüğünü hazırladığından ve memleketimize dair bir takım endişelerden bahsetti İbrahim Bey.  

Ali Özoğlu Beyle tanışmasını istediğim Hakan E. kardeşimiz de bu sohbete katıldı. Bir saate yakın bir zaman sonra sohbet esnasında aslında İbrahim Bey ilginç ifadelerde bulundu.  Bir ara Baki Tuğ’un yeğeni ile arkadaş olduğunu da hafiften dillendirirken, bir davanın böyle üç kişinin kontrolünde kalamayacağını, mutlaka içerisine sızmaların olacağını ifade etti. Bunun üzerine Kemal Aydın Bey: “ Kumanda heyeti istemezse, izin vermezse hiç kimse bir  sızamaz, isterseniz deneyin. Ayrıca hareketimizi yöneten kumanda heyetinde asker ve polis asla olmayacak “ dedi.  İbrahim Bey: Siz buna engel olamazsınız.

Kemal Aydın: İsterseniz deneyin. Kerkük  ve Saddam konusu açılınca  ben Kemal Aydın Beyden 1979 yılında yaşadığı bir hadiseyi anlatmasını istedim..Ali Özoğlu: “İbrahim yaklaş, tarihe tanıklık et”   der Kemal Aydın Bey, acı hatıralarla dolu bu yaşanmış hikayeyi anlatır, hikaye içerisinde Süleyman Demirel’den, Osman Bölükbaşı’ndan ve Baki Tuğ Bey’den  bahseder.  Hikaye Kerkük ‘de idama mahkum edilen bir Türk ailesinin yardımına koşulmasını kapsamaktadır. Hüzünlü bir hatıradır Kemal Aydın ve ailemiz için. Bunun üzerine İbrahim Bey:  “Baki Tuğ’un yeğeni ile iyi arkadaşım.” der.   Kemal Aydın Bey üzerinde durmayarak hadiseyi anlatmaya devam eder. Sonrasında gelen telefon üzerine  Gazi Mustafa Kemal Bulvarı 121 numarada bir büroya gidilir. Hatta  gidilen şahsı tanıyıp tanımadığımız bize de sorulur. Hayır cevabı verilir. Saat 14:30 civarında Halit B. Bey’in bürosuna gittik.  Beyefendi bize hoş geldin dedikten ve oturmamız için yer gösterdikten sonra  doğrudan konuya  giriş yapar, hem de ne giriş. İbrahim Bey hariç tanımadığı insanların yanında, Devlet sırrı olması ve kalması gereken öyle hadiseler anlatır ki, tüm ekibimiz de benim gibi sarsıntı geçirir.  Oturur oturmaz , İbrahim Bey ile Halit B. arasında  bir konuşma başlar. İbrahim Bey, Taner  Ünal’ın  yanlışlarından bahsederek şikayette bulunurken, Halit Bey de kendisine herkesin duyacağı şekilde ; “Onu çocuklara öldürtürüm, parça parça ederler. Yanına almış o hatunu, terbiyesiz herif.  Ne zannediyor kendisini. Bir de beni tehdit ediyor.”  Öldürürüm onu “ dedim çocuklar aman hacım, elini pisliğe sürme” dediler. 

Efendim, büro kapısında Kültür Bakanlığı Başmüfettişi yazan bir odada bulunan bir Bakanlık Başmüfettişinin bahsettiği konu ile, taşıdığı unvanı ayırt edemeyecek kadar Türk Milletini aşağı seviyede gören bir zihniyete ve söylemlerine şahit oluyorduk. Türk Milletini ne kadar da aşağıda görüyorlar, ne kadar da kafası çalışmaz, geri zekalı görüyorlar.Kimler mi? Devletimizin belkemiği  Milli İstihbarat Teşkilatının maaşlı görevlileri.  Yüce Allah’a ne kadar hamdü senada  bulunsak az gelir. Hani bunları birisi anlatsa , bizimle dalga geçtiğini düşünürdük, ya da  uydurduğu bir senaryo diye düşünürdük.”“Efendim İbrahim Bey ve Halit Bozkurt Beyin konuşmaları devam ediyor. Başmüfettiş Beyefendi bir ara hiddetlenerek hazırladığı dosyanın  Devlet Güvenlik Mahkemesi Başsavcısı tarafından kabul edilmediğini söylüyor.İbrahim Bey: Benim kardeşim TPAO da çalışıyor, Trakya Bölgesinde yapılan jeolojik, jeofizik araştırmalarda Türk mühendislerince tespit edilerek haritaları çıkarılan petrol ve doğal gaz yatakları ile ilgili hiçbir önlem alınamıyor.  Bu nasıl iş.

Halit Bey: Ben hazırladığım dosyayı  Devlet Güvenlik Mahkemesi başsavcısına götürdüm, adam dosyayı kabul etmedi. Ben bu dosyayı sonunda  Genel Kurmay’ın önünde yakacağım. 

Konuşulan konulara baktığınızda hakikaten Devlet ve ülke güvenliği için son derece gizli bilgilerin nasıl da rahatça söylendiğine dikkatinizi çekmek istiyorum.  Sır bilgiler öylesine havada uçuşuyor ki, Cumhuriyetin güvenliğinin  ayaklar altına alındığına şahit oluyoruz.  Bu arada Türk Silahlı Kuvvetleri  yüksek komuta kademesinden insanlardan  Tolun Paşa (Hurşit Tolon. Emekli Orgeneral) Halit B: Tolun Paşa 40 ton altınımız çaldı. 400 tonu falanca ordunun depolarında. İ. B. define avcılığı yapıyor. Çevik B. paşa doğuda define avında. 

İnsanın kanını dondurucu ifadeler bunlar. Devletin en önemli kurumu ile birlikte çalışmak zorunluluğu olan Türk Ordusunun generalleri Kuvvet komutanları hakkında öylesine ifadeler kullanıyor ki, Türk Ordusu yerin dibine batırılırken, Türk Ordusunun Türk Milletinin gözünden nasıl düşürüldüğüne bir kez daha tanık oluyoruz. Hayretlerimizi gizleyemiyoruz. Ama susuyoruz. Biz susuyoruz  Başmüfettiş konuşuyor.

Bir kez daha hatırlatmakta fayda var, bütün bunlardan bahseden Kültür Bakanlığı Başmüfettişi Halit B. Hani Türk Milleti enayi ve geri zekalı ya, bir Başmüfettişin altınla na alakası var demeyin. Demek ki varmış.  Türk Ordusu ile ne alakası var demeyin. Demek ki varmış. Dahası var: Kasayı açıyor ve bir torba çıkarıyor: Halit Bozkurt: İşte hazine burada. İbrahim Bey torbayı açıyor Altın , Bakır, Toryum  ve daha bir çok değerli maden örneklerini elimize  alıyoruz.” “Efendim bu sohbetteki şahısları da  belirtelim ki tarihe müdahale olmasın. Kemal Aydın, (2002 Mayıs ayında bizzat kendisi tarafından başlatılan Milli Mücadele Hareketinin Önderi) Ali Özoğlu , (Gazeteci –Yazar, kahraman bir Türk evladı)  Hakan E.  (Avukat, Milli Mücadele Hareketenin Kurmaylarından ) Hatice Bahtiyar (Ali Bey’in arkadaşı, Toplumsal  Dönüşüm Yayınevinin Ortak Sahibi), İbrahim Bey (Ali Bey’in İstanbul’dan tanıdığı, Halit B. ile görüşmeyi tertip eden zat) Serhat Bey (Ali Özoğlu’nun  yardımcısı) Neriman Aydın (Milli Mücadele Hareketinin kurmaylarından, aynı zamanda Kemal Aydın Beyin kız kardeşi). Bütün Bu şahıslar içerisinde konuşanlar sadece Halit B. ile İbrahim Bey idi. Kemal Aydın Bey muhtelif zamanlarda birkaç cümle söylemiştir. 

Bunlardan en etkilisi İbrahim Bey’in Devletimiz hakkındaki  serzenişleri üzerine  Kemal Aydın: “Milli İradeye hakim olamadığınız sürece hiçbir şey yapmazsınız İbrahim Bey. Lütfen dikkat buyurum. Devlet iradesine el koyamadığınız sürece hiçbir şey yapmazsınız. Bağırtmayın beni.” Demiştir.

Bir de petrolden bahsedilirken , Kemal Aydın Bey’den  80 li yıllarda yaşadığı bir Türk Mühendisin Türk İstihbarat Servisi elemanlarınca öldürülme emri üzerine Türk Mühendisin yaşadığı hikayedir. 

Bunlar dışında hiçbir şahıs tek kelime etmemiştir,  Kemal Aydın Beyin kalkalım artık demesi ile birlikte müsaade alıp Kültür Bakanlığı Başmüfettişinin odasından ayrıldık.  

Türk Milletinin ferasetinin ne kadar yüksek olduğunu biliyoruz, çok şükür. Bütün bu hadiseleri yorumlayacak ve gerekli dersleri alacak  yetenekte olduğuna şüphe etmiyoruz. Önemli bir konu olması  nedeniyle  kaleme alarak tarihe bırakalım istedik. 

Halit B. sayesinde ADD nin (Atatürkçü Düşünce Derneğinin) MİT tarafından kurdurulduğunu da öğrendik, içerisinde MUSTAFA KEMAL ATATÜRK olmayan ŞU ÇILGIN TÜRKLER kitabının da Turgut Özakman’a yazdırıldığını öğrendik.  Beyefendi Turgut Özakman’dan ağabeyimiz, üstadımız bize konferans verdi demiştir.  Bugünkü ADD yönetiminden rahatsızlığını da dile getirmiştir.  

Bir kez daha belirtelim ki Türk Milletinin geri zekalı olmadığını bütün dünya ve içimizdeki acziyet ve zafiyet gösterenler de anlayacaklardır. 10 ocak 2007 Gaziosmanpaşa, Ankara” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 10.01.2007 tarihinde ismail / adana isimli şahsa gönderilen e postada; “…Büyüğümüz bir müthiş Türk olup, bize 4.5 yıldır Önderlik yapmaktadır. Türk Mİlletinin oylarıyla Türkiye Büyük Milleti Meclisi hükümetlerine kavuşanların 10 kasım 1938 saat 9:06 dan beri hiristiyan ve yahudi emheryalist düşmanlarımızla işbirliği yaparak TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNE TÜRK MİLLETİNE MUSTAFA KEMAL ATATÜRK'E TÜRKİYE'YE  TÜRK ORDUSUNA TÜRK BAYRAĞINA ihanet edenleri ve arkalarındaki düşmanlarımız israili amerikayı ingiltereyi ve avrupa birliği ülkelerinin üzerimizdeki işgal emellerini durdurmak ve Devletimizin iradesine sadece Mustafa Kemal Atatürk'ten  ve Türk milletinden emir alan Türk Milletinin evlatlarını hakim kılmak için  büyük bir mücadelinin öncüsüdür Büyüğümüz. 

Ne MİT'in ne Ordunun ne CIA nın ne Mossad'ın ne MI5 in ne alman istihbaratının adamı değildir, mason değildir. Hiç bir siyasi teşkilatın derneğin vakfın sivil toplum kuruluşlarının üyesi değildir.  Türk Milletine mensuptur M Kemal Atatürk'ten emir almaktadır.  İlahi manada emirleri Yüce Allah'tan ve sevgili Peygamberimiz Hz Muhammed'ten  almaktadır…Davamız Türkiye Cumhuriyetini kaybetmemek davasıdır... ihaneti cezalandırmak davasıdır...” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 24.01.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli şahsa gönderilen e postada;  “Harbiyeli ,Bir ermeninin (Hrant Dink) hangi emeller için neden ve kimler tarafından  vurulduğunu elbette tahmin edecek ferasettedir Türk Milletinin evlatları... Türk'ten boşalacak o zehirli kanın yerini dolduracak temiz kan Ermeninin ermenistan ile kuracağı asil damarında mevcuttur." 13 Şubat 2004 Hrant Dink 

Hoşgidişler ola Mustafa Kemal Paşa. Hrant Dink

Katil Devlet.... Hrant Dinkin ardından  PKK 

Şimdi kanları daha mı temiz oldu Sera Dink  22 Ocak 2007

Devlet taşlarının altını temizlesin, onu öldürerek kurtulamaz Rakel Dink 22 ocak 2007

PKK ve DHKP/C : Hepimiz Hrantız, hepimiz Ermeniyiz 22- 24 Ocak 2007 

Dink milli kuvvetlendendi Emin Gürses 23 Ocak 2007”  şeklinde ifadelerin geçtiği,

-Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşalar  alt rütbedeki  Atatürk neferi subaylar tarafından saf dışı bırakılırsa emperyalist halim ne olur diye tereddüt ettiğinden Türkiye'ye vurmayı geciktirmişlerdir... Yoksa Türk Milletini sindirmeyi çoktan başarmışlardır... hem de Atatürk'e sövdürerek…İstanbul'dan misafirlerimiz vardı, Şifre Çözüldü Kitabının yazarı Ali Özoğlu Bey...  Sabahladık... ama ne sohbet Teyzesi... 10 gün öncede Kemal Amcan Karadeniz de özel bir TV kanalında 1 saat konuştu, yalnız o konuştuktan sonra programı yayından kaldırdılar, bütün Karadeniz ayakta...” eklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta; ““Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. Onun içindir ki, ulusal yayın kuruluşlarında şimdilik program yapmasını milletimizin geleceği için sakıncalı görmekteyiz benim Sevgili kardeşim.. Türk Milletini bu güzellikten yoksun bırakmamaktır  tüm emelimiz, amacımız . Onun içindir ki  bugünlerde bir tv programı kendisine  sizin de bizim de engel olamayacağımız zararlar verebilir. Ama aynı düşüncenin neferleri olarak sizler, Büyüğümüzün yerine ortak tespit ve düşüncelerimizi tv programlarına katılarak milletimize duyurabilme fırsatlarınız olursa bunlar milletimizin geleceğini emin ellerde gördüğümüzün işaretleri olacaktır…Biz sizin de tv yayınlarına çıkmanızı  sakıncalı görmekteyiz…Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir…Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok… yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır…  ” ifadelerini bulunduğu,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 20.02.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır… Türk Yurdu içerisinde, oluşturulmak istenen "etnik ekalliyet" kümeleri, büyük bir ihanetin pençesindedir ve Sevr Antlaşması'nın önümüzdeki günlerde önümüze konulması ile, büyük bir oyunun parçaları olmaktan geri kalamayacaklardır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını  dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”  şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman Aydın tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi, Büyüğümüzle görüştüm pazar günü müsait sizlerle görüşecek, aklınıza takılan, sizi rahatsız eden tespitleriniz, sorularınız varsa yazmayı unutmayınız...Bilgilenmek istediğiniz her konuyu da ayrıca not ederseniz, sizler için hepimiz için çok daha faydalı olacaktır…biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla  hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..Büyüğümüz Kemal Aydın bey adına teyzeniz olarak  sevgilerimizi gönderiyoruz ...  ” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 06.03.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzeciğim, Cuma günü ile ilgili olarak sizin ve Büyüğümüzün ve Selda‘ nın isimlerini yazdırdım. Sizleri Atamızın mezun olduğu Harbiye de görmekten, sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum. ” şeklinde beyanların yer aldığı,

19 nolu Cd içinde; DSCF1597.JPG, DSCF1631.JPG, DSCF1681.JPG ve PICT0056.JPG isimli  resim dosyaları içerisinde şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin mezuniyet töreninde çekilen fotoğraflarının bulunduğu saptanmıştır.
c-Telefon Görüşmeleri


Tape No:6534, 31.12.2007 tarihinde Aydoğan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.AYDIN’ ın “… sana bu vesile ile onu da söyliyeyim, bu Salihlideki Doğu, Doğu Türkistanlılar var ya” dediği, AYDOĞAN’ ın “Ha, biliyorum abi” dediği, K.AYDIN’ ın “Onlardan arkadaşın, dostun olan var mı” dediği, AYDOĞAN’ ın “Buluruz ya tanıdık şey değil yani” dediği, K.AYDIN’ ın “Ha şunun için bu alçak Amerika bu orospu dölleri Doğu Türkistanda isyan çıkarmıya çalışıyorlar bunları katlettirecekler tamam mı” “Şimdi bu dünyadaki bütün her yerdeki Doğu Türkistanlıları bu iş için şey yapıyorlar, orospu çocukları hazırlıyorlar anladın mı” “Şimdi devletimizin bize talimatı bu esas devletimizin benim ilgilenmem istendi bu işle” dediği, AYDOĞAN’ ın “Tamam abi, bende bulurum konuşuruz, konuyu daha böyle şey” dediği,  

Tape No: 6536, 31.12.2007 saat:13:24 de X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Şimdi bu alçak Amerika Doğu Türkistanda ordaki Türkleri ayaklandırarak Çinde bi bok yemek istiyor ve onlarında ordaki Türklerinde sonunu getirme eylemi içinde ve bütün dünyadaki Doğu Türkistanlıları bu iş için kullanıyolar, Şimdi sen onlarla ilişki kuruyosun sonraki ilişkilerini kurduktan sonra bu devletimizin bize talimatıdır bu işle ilgilenmemiz, esas devletin talimatı, şimdi onlarla ilişki kurduğunda ee gerek olduğunda bende İstanbula gelirim haberi olsun bu görevi al, şimdi bu görevin gereğini yap, tamam mı” dediği,

Tape No: 6537  31.12.2007 saat:14:11 de Savcı Z. H. ile yaptığı görüşmede özetle; Z. H.’ ın  “İngilizce kursuna geldim Bakanlık gönderdi Yeditepe Üniversitesinde 1 yıl kadar burdayız biz görev yerinde değilim yani” dediği, K. AYDIN’ ın “YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNDE YANİ BİZİM BEDRETTİN DALAN’ IN ÜNİVERSİTESİNDE ...” dediği, görüşmenin devamında yine Kemal AYDIN’ ın “yani bizi bizi satacaklar yani bize ingilizce bilmem ne diyerek Türk Milletini satacaklar demi neyse bu işleri sonlayacaz merak etmeyin senin kursun bitmez onu söyleyim” dediği,

Tape No: 6538  31.12.2007 tarihinde AYDOĞAN ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “… bu alçaklar boş durmuyorlar,Çini karıştırmak için ordaki Türk varlığını kullanmak istiyorlar tamam mı” “Ordaki Doğu Türkistan Türklerini ayaklandırarak veya şimdi Çinle Amerika büyüyen Çinin gelişen ekonomisin durdurabilmek için bir taşla iki kuş vurmak istiyor hem Doğu Türkistandaki Türkleri kırdıracak  hem Çini karıştıracak ve bunu Türkleri yapmak istiyorlar tamam mı” “Devletimiz bu bigilerin sahibidir Devletimizde bu işlere ... olmaması Doğu Türkistanla ilişkisi olan insanlar Türkiye yaşayan Doğu Türkistanlıların bunlar Dünyanın her yerindeki Doğu Türkistanlılara el atmışlar bu oruspu çocukları tamam mı” “Bu vatansızlar onları kullanarak orda bu insanları yok ettirmek ordaki Türk varlığını dümdüz ettirmek istiyorlar planları o bizde buna mani olmak en azından niyetimizi koyup Devletin emrettiği şekilde bunların gereğini yapmaktır esas devletin” “Onun için Türkiyede bulunan Doğu Türkistanlıları bu şekilde uyararak onlar çatılır çatılmaz o ayrı insanlar şey yapabilir” “… onun için çevremizde Salihlidede var onlardan epeyce var Salihlide Doğu Türkistanlı” “Evet onlarla ilişkisi olan esnaftan felan” “Biz mücadelemizi yapalım  Devletimiz bizden talep eder canım benim onun için sana söyledim Salihli gelince ,şimdi Salihlide olduklarını biliyorum orda  bunlan gerideki herkese işte bütün dostlarımıza Türk ... söylüyoruzgerekirse kendimiz bulunup anlatma onlar böyle bir talep ederlerse bunun şeylerini ayrıcada anlatırız onlarıda bilmeni istiyorum yani bu ne değildir” dediği, 

Tape No: 6539 02.01.2008 saat:12:21 de Candan ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Başsavcıyla niye görüşmüyorsun bu savcı bu toplumsal haberde bu komutan bunun yazı yazmasını istedi rica etti niye söylemiyorsun yani bu Sabih beye Cumhuriyet gaztesinde yazı yazıyorlar şurda burdada yani bu görevi sana verdim görevinin gereğini yapmadın senin üstünü çiziyorum” dediği, Candan isimli şahsın “Sonra sonra dedinya Neriman hanım görüştü biz görüştük hallettik işi dedin”  dediği, K. AYDIN’ ın “Şimdi Sabih beyle bir konuş ne söyleyeceklerini biliyorsun yanına git ziyaret et yok ben ikna edemem abi sen gel anlat dersen ben senle gelir gider anlatırım bu Başkomutanın emridir” dediği,

Tape No: 6542 03.01.2008 tarihinde Hatice ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “… Allah bazı insanları uğraşmak için yaratmış” “Onlardan birisi Hatice birisi Meryem ana” dediği, HATİCE’ nin “Bunu görev olarak yapıyoruz” “Kutsal görev olarak yapıyoruz” dediği, K.AYDIN’ ın “… bu ülkenin keşke Haticeleri Nerimanları çok olsaydı” dediği, HATİCE’nin “Olacak inşallah yani çoktan çoktan öte az ve öz olması daha iyi abi” dediği,  

Tape No:6543, 04.01.2008 saat:10:15 de AYDOĞAN ile yaptığı görüşmede özetle; Aydoğan’ın“Yüzyıllardır bize oynadıkları oyunlara hala bizi yok edemiyolar yani bitiremiyolar” dediği, K. AYDIN’ ın “Bi gecede bozduk onların oyununu, şimdi bi gecedede herşeylerini dümdüz edecez, onların bütün oyunlarını bi gecede  bugüne kadar 69 senedir oyun kurdular ya 69 senelik oyunlarını bi gecede hepsini başlarına geçirecez, çoluk çocuklarınıda cezalandıracaz kendileri yanlız olsa çoluk çocuklarınıda çünkü piçler yeniden kalkar gelirler yarın o piçleri kullanırlar, bunlarıda cezalandıracaz canım benim” dediği,

Tape No: 6546 14.01.2008 saat:09:51 de  görüşme içeriğinden TSK mensubu olduğu anlaşılan ancak açık kimliği tespit edilemeyen X Şahısla yaptığı görüşmede özetle; “E. B. isimli Erzurum ili Ilıca ilçesi ulaştırma okulunda 482. Hafif Oto Taburu 1. Bölükte kısa dönem askerliğini yapan şahıs ile ilgili olarak, E. B. isimli şahsın Erzurum Askerlik Şubesinde askerliğini yapmak istiyor, Ben askerlik konusunda hiç karışmak istemiyorum herkes bu konu bir vatan işi” dediği, TSK mensubu açık kimliği tespit edilemeyen şahsın ise “Yok zaten şöyle abi bizim şöyle ihtiyacımız olur bakarsın çocuk aradığımız bir çocuk olur yani bi yerde görevlendireceğimiz bu çocuk olur yani bu bakımdan önemli birbirimizin haberi olması lazım ama tabi nerde olursa olsun askerliğini yapacak” dediği,

Tape No: 6547 14.01.2008 saat:09:55 de R. B. isimli şahısla yaptığı görüşmede özetle; “Ben şimdi Ertan için orda bi Albay kardeşime söyledim, Ahmetin dışında Ahmette sıkıntılar vardı onun için Ahmete söylemedim, söylemedim gerçi onlar Ahmetle yan yanaydılar şimdi söyledim” dediği,

Tape No: 6550 18.01.2008 saat:19:50 de şüpheli Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “yazıları bekliyoruz ne zaman gelecek ne zaman ... Pazartesiye teslim ediyorsun Neriman a” dediği, E. OVALI’ nın “Evet postaya vericem” dediği, 


Tape No:6551 19.01.2008 saat:16:52 de görüşme tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal AYDIN ile Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin bir müddet hal hatır sorduktan sonra Kemal AYDIN’ ın telefonunu kız kardeşi Neriman AYDIN’ a verdiği, Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin Neriman AYDIN’ a hitaben “Tamam ben EMREDEN belgeleri aldım Neriman teyze ee komtanın cevabını kendi savunmasını Bursa NUTKUNU filan“ dediği N. AYDIN’ ın “O hazır onu ben sizede verecem yani yarin veririm uygun olursam” dediği, M. A.ÇELEBİ’ nin “Tamam bende onları arz edecem tamam tamam” dediği, 

Tape No: 6553 23.01.2008 saat:11:05 de Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmede özetle; H.DEMİR’ in “Ben burda akşamdan beri sıkıntıdayım, Ankara şey İstanbul çalkalanıyor abi, Yaşar Paşanın Yahudi olduğuna dair, şimdi Hasan Nurettin falan sabaha kadar bi  tanede ordudan atılmış bi Albay var, sabaha kadar uyumadım hiç tartıştık  ve bikaç yere daha uğradım Hasan dediki abi ben dedi çok tedirginim” dediği, K. AYDIN’ ın “Uğradığınız aldığınız isimleri bi  bilgileri telefonlarıyla falan  sadece alıyorsunuz özellikle  devlete ait olan insanlar anladınmı, Hasanın bilmesi kardeş ayrıcada diğer o Asker Kökenli olanların hepsinin İsim ve Telefonlarını Adreslerini alıyosun o kadar hiç bişey Hepsinin a... koymak bizim görevimiz şimdi o yakında koyacaz yakında herşey olacak” dediği konuşmanın akabinde H. DEMİR’ in telefonu Nurettin isimli şahsa verdiği ve Nurettin isimli şahsın H. DEMİR’ e bahsettiği konudan bahsetmesi üzerine K. AYDIN’ ın “Türkün düşmanının a... koşacaz hiç bitanede koymayacaz makamı mevkii  develete ait makam ve mevkileri  kullanıyor olabilirler hepsinin a... koyacaz ... zamanı yakındır öpüyorum sizi” dediği,

Tape No:6554 23.01.2008 saat:13:22 de Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmede özetle; Tape Kayıt No:6553 sayılı görüşmede geçen konularla alakalı olarak Kemal AYDIN’ ın “Şimdi Hasana ve Nurettine şunu söyle onlara Tayyip ERDOĞANın Yahudi olduğunu karısının Yahudi olduğunu adam kitaba yazdı, Musanın Çocukları adlı kitapta de onlaraki onları niye konuşturmuyolar niye konuşmuyolar, kitapta Musanın Çocukları adlı kitapta yazılı tamam mı, Musanın Çocukları adlı kitapta, Musanı Musanın Gülü adlı kitapta karısının kendilerinin arkadaşlarının Yahudi olduğu yazılı” dediği, 

Tape No:6556 23.01.2008 saat:21:01 de Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Şimdi bişey soracam müsaitsen sen  evet hayır de , bu Mithat KARACA emekli General değimi, Tuğgeneralmiş emekli, Başbakanlıkta Genelkurmay adına çalıştığınımı söyledi sana” dediği, H. DEMİR’ in doğruladığı ve “He yani Genelkurmay İstihbarat şeyi olarak çalıştığını söyledi orda” dediği, görüşmenin devamında K. AYDIN’ ın “Ama ama Başkomutanın alehindede konuşuyor  ... söylüyor hemde onu  söylüyor değimi, şunu yapmasalardı niye konuştular niye Muhtura verdiler değimi”  dediği H. DEMİR’ in doğruladığı,


Tape No:6557 23.01.2008 saat:21:24 de Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmede özetle; H.DEMİR’ in “şimdi abicim bak hele bundaki bi dedikodunun şeyide şu, yani İstanbul’daki, hani bu Veli Küçük felan yakalandı ya, he işte bunlar Genelkurmayın işte bu Türklere ... önderle ilgili hükümete fırsat verdi işte bunları yakalattı felan, bugün 5-10 kişi vardı dedim ki lan Ali YASAK dedim Mafya şeyi bu Türk milletini dedim aç bırakıp soyanlar ondan sonra bu namussuz grubumu, dedim ki bu bilmem ne dedim KÖMÜRCÜ’ mü yani bunlarmı dedim neydir bunlar dedim yani, bide dedim Ergenekon dedim adı altında  dedim, dedim ki Ergenekonun da dedim şeyini bokunu falan yemesinler, yani onun dedim ismini dahi anmak şeydir felan" dediği K. AYDIN’ ın “Eyvallah onlar içersinde Paşaya bi Paşaya  Veli Küçük Paşaya yapılan bi haksızlıktır o da zaten o işten şey yapar çıkar senin merakın olmasın” dediği, görüşmenin devamında K. AYDIN’ ın “bana verdiğin Albay ın ben şimdi resimleri aldım, çocuk getirdi bana verdi, Biz götürecez şeyini çocuğun bursla ilgili şeyini cuma günü verecem ben, şimdi bu Fuat AKTAŞ avukat bu, bununla ilgili bişey yazmadım sana sormadım o gün bilgileriyle ilgili” dediği, H. DEMİR’ in “He abi ben onun bilgisini sana yeni detaylı verecem abi, burda bi tane daha Albay var o namussuzun ben şimdi abi burdan bikaç daha bilgi var onlarlan gelecem” dediği K. AYDIN’ ın “Namussuz namussuzları hep tespit edecez” dediği,

Tape No:6559 24.01.2008 saat:12:36 da Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; E. OVALI’ nın “şu son olaylar nedir abi bu Kuvay-ı Milliye derneği vesaire” dediği, K. AYDIN’ ın “Son olayların hepsi içinde Veli Küçük Paşa kahraman bi insandır onun dışındakilerin hepsi onun dışındakilerin hepsi bu işleri hak eden adamlardır” dediği E. OVALI’ nın “yani sonuçta  bunları sindirip başkalarına ulaşacaklar” dediği, K.AYDIN’ ın “Biz doğru  şeyler Devletin esas Devletimizin emrettiği doğrultuda doğru şeyler yapmaya devem edecez o zamanda her şeyin uzağında olursunuz anladın mı” dediği,

Tape No:6560 27.01.2008 tarihinde Y.KOÇHİSARLI ile yaptığı görüşmede özetle; Y.K’ nin “Kanaltürkte Alemdar YALÇIN hocam konuşuyor Zafer beyin kardeşi çok mukazzam muazzam bi konuşma var” dediği,

Tape No:6561 28.01.2008 tarihinde Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “Nasıl geleceğini düşünüyorum şimdi arabayla çıkmam mümkün değil” dediği, H.DEMİR’ in “Abi arabayla hiç çıkma heç hiç hiç ordan münibüs otobüs geçiyorsa otobüse hemen bin şu an arabaya bugün arabaya binme” “He abi bugün arabaya binme abi” “Tamam abicim bugün arabaya binme abi” dediği, K.AYDIN’ ın “Ben Konutkentte oruyorum yani bu şeyde 1 saate kadar gelebilirmiyim …” dediği, H.DEMİR’ in “… arabaya binme abi bugün arabayla çıkma ama” dediği, K.AYDIN’ ın “Tamam binmeyecem binmeyecem yok arabayı kullanmayacam” dediği,  

Tape No:6563 27.01.2008 tarihinde Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle;E.OVALI’ nın “… Sky Tv varsa Yalçın Küçük ü bi dinlesene” dediği K.AYDIN' ın “Sky Türk yok bizim buralarda” “Evde misafirlerimiz var önemli değil dinle sen onların hepsi bi yerlerde görevli insanlar onlar bazı doğruları” “Onlar onlar bazı doğruları mecburiyet için söylerler ben tahmin edebiliyorum ...” dediği, E.OVALI’ nın “Yani çok enterasan şeyler söyledi bu son ergenekon hadisesi dedi dikkat ettiniz mi nerde oldu dedi” “Cumhurbaşkanı dedi o zat dedi yurt dışına çıktı dedi kimle görüştü dedi falancayla daha sonra mecliste bilmem ne görüşmesi oldu ne oldu dedi bu” dediği K.AYDIN' ın “… tabi bak Başbakanlıkta kirasını Başbakanlığın verdiği bir binada CIA, MOSSAD ve MI 5 in elemanları çalışıyor” “Türkiye Cumhuriyeti devletinin Başbakanlığına ait bir binada devlete ait bir binada CIA  nin MOSSAD ın ve MIA 5 in elemanları çalışıyor onların verdikleri bilgilere göre de bunlar eylem yapıyorlar anladın mı” “Onu da bunu da Türkiye Cumhuriyeti Devleti bilmektedir şimdi o gün kardeşim seninle konuştuğu şeylerin hepsi sana özeldir sende kalacak” “Sakın onu onları sen onla çok konuşacaksınız biz Devletle konuşuyoruz Devletle konuşmaya devam edecez ama bizim Devletle konuştuklarımız Devletle konuştuklarımız bizim aramızda kalacak bunu biliyorsun” “… onlar bi yerlerin adamları tabi Yalçın Küçük te bi yerin adamı şimdi bakınız her türlü hadiseyi kontrol etmek istiyorlar bütün hadiseleri kendilerine göre kontrol etmek istiyorlar anladın mı” “ONLARI KONUŞTURTTURUYORLAR ŞİMDİ YENİ ÇAĞ GAZETESİ ÇIKARTTIRIYOR MİLLİYETÇİLİK YAPTIRIYOR İNAN KIRAY YAHUDİLER” “KANAL TÜRK KURDURUYOR TELEVİZYON MİLLİYETÇİLİK ULUSALCILIK YAPTIRIYORLAR sahibi İnan KIRAY yahudiler anladın mı şimdi Yalçın Küçük ü konuşturtturuyorlar bir yahudi çocuğunu onu da gizlememek gibi bi şeylere geldiler sanki onlar doğruları konuşacaklar hep onlara ait maksadı hep işin maksatlıdır onlar tabi doğru şeyler söylüyorlar Yalçın Küçük ü yazdığı kitaplarda da bir yığın doğru var sonunda getiriyor öyle şeylere getir ben onları bi gün oturur tartışırız tamam mı canım benim” “Özel özel adamların Allah ın özel adamlarının özel işleri vardır özeli görürler yani onun için sana bişey demiyorum o mana da izle canım benim” dediği, E.OVALI’ nın “Aydın DOĞAN a çok kötü çiz çarptı” dediği K.AYDIN' ın “Şimdi bizim Trabzonda yaptığımız konuşma için Devlet ne diyor biliyor musun” “O konuşma Türkiye için milattır dedi Devlet diyor ve onu CD sini istiyor” dediği, E.OVALI’ nın “Tamam abi ben onu ... hazırlandı vermediler bize bi türlü vermediler yani iki üç defa istedik” dediği K.AYDIN' ın “Şimdi onu Temel e söylüyorsun Temel e diyorsun ki onu acilen istiyorum” “Bi dakika bişey bişey diyecekler herhalde Devletle konuşuyorum konuşurum ama isim yok diyor Neriman yazmış buraya diyor ki ben devletim devletim devletim diyebilirsiniz ama bu isim için Yaşar Paşa yı söyleyebiliriz o açık tamam” “Yaşar Paşa ve İlker Paşa falanlar bunlar gündemde olanlar Kemal AYDIN bunlar Kemal diyor ki yalnız diyor gerçi Neriman hanımın psikoloğa ihtiyacı varmış herhalde hocadan da hocadan da daha iyi psikolog olmaz diyor ... tabi gülecez bizim gülmeye ihtiyacımız var hep üzüntümüz üzüntümüze sebep olan askerler canım benim tamam Neriman la hukukunuza karışmıyorum tabi geldiğinizde onun söylediklerini zaten senin hakkında söylediklerini geçerli bulmuyorum çünkü o her karşılaşmada seni sattı” dediği, E.OVALI’ nın “Beni beni evde koruyor beni koruyor Allah tan” dediği,  

Tape No:6566 29.01.2008 tarihinde Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “… Devlet senin sizin DALAN la ilişkilerinizi sordu dedimki ben hiç sormadım ne olduğunu” “Bilmiyorum bana şunu söylediler” “… DALAN LA İLİŞKİLERİNİ BİZİM ÜZERİMİZDEN KURDURSUNLAR DEDİLER ANLADINMI” “DALAN la konuş ben sendeki telefonuda verebilirmisin müsadesi var” “Dalan la ilişkilerini  bizim üzerimizden kurdursunlar dedi telefonuda verebilirler dedi” “Sen sonra beni bilgilendirirsin bende arz edecem” dediği, 

Tape No:6568 29.01.2008 tarihinde Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “…O Vatandaşla ilişki kurduğunda ona dersin dersinki benlen bişey söylemiştin  bana” “YANİ TELEFONDA SÖYLEMİYORUM ŞİFREYİ ANLADIN” “Şimdi ona  ona büyüğümüz müsade etti bu işler şimdi münasebet kuracağın bu hadise bu sana telefonunu vereceğim insan” “BU İŞLER İÇİNDİR DİYECEKSİN” dediği,

Tape No:6569 29.01.2008 tarihinde Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “… bize bişey söylemiştin hatırlarmısın böyle böyle söylemiştin falan malum vatandaş” “İşte bizim ilişkilerimizi falan” “… bunu biz karşı tarafa arz ettik böyle böyledir de diye” “Demekki onu değerlendiriyor değerlendirdiler Devlet anladın mı” “Bunlar değerle herşeyi değerlendirmeye alınıyor anladınmı canım” “O oluştuğunda onun üzerinden, herşeyi bilecez herşeyden haberimiz olacak” dediği, 


Tape No:6570 30.01.2008 saat:10:21 de Aydoğan ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın siyasi partileri eleştirdiği ve K. AYDIN’ ın “Ama Türkiye Cumhuriyeti Devletinin sahipsiz olmadığını almayacağını  olmadığını herkesin bedel ödeyeceğini Türkiye Cumhuriyeti Devletinin  çadırda kurulmadığını çadırda yıkılamayacağını çok kısa bi süre sonra TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNİ YENİDEN 1924 TÜRKİYESİNE ÇEVİRECEĞİMİZİ HERKES BİLSİN 1924 MUSTAFA KEMAL TÜRKİYESİNE TÜRKİYEYİ GENE 1 GECEDE ÇEVİRE 6 AYDA ÇEVİRECEZ 6 AY” dediği, 

Tape No:6572 31.01.2008 saat:12:44 de M.T. ile yaptığı görüşmede özetle; M. T.’ ın “BEN SANA UFAK Bİ BİLGİ VERCEMDE   Bİ RAPOR TUTTURCAM DA, Dönümüne dedi 1 milyar 2 milyar veriyorlar dedi bizim Türk şirketleri üzerinden dedi, Bu Kiliste bizim Türk şirketleri üzerinden olanı biliyon şey  o toprak satma olayı falan durduydu şimdi BİZİM TÜRK ŞİRKETLERİ ÜZERİNDEN BİZİM AHMET ABİ ARADI DEDİ KARDEŞ DAĞLARA TAŞLARA DEDİ  BU YAHUDİLER PARA VERİYOR” dediği K. AYDIN’ ın “KİM O ŞİRKETLER O” dediği, M.T.’ ın “ben ismini falan hep alacam, şuan  Ahmet abi Kilis te, dün beni aradı epey dertlendi  ağlıyor” dediği K. AYDIN’ ın “TAMAM TELEFONDA KONUŞMA, BÜTÜN BİLGİLER BÜTÜN BİLGİLER LAZIM” dediği anlaşılmıştır.

Tape No:6573 31.01.2008 saat:20:26  Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede özetle; birbirlerinin hal hatırını sorduktan sonra, M. A. ÇELEBİ’ nin “Durumlar iyi yani” dediği, K. AYDIN’ ın “DEVLET  SAHİBİSİ SİZ OLURSUNUZDA DURUM KÖTÜ OLURMU”  dediği M. A. ÇELEBİ’ nin “Biz Devlet sahibiyiz de Türk Milliyetçiliğinin olmadığını söyleyen Subaylarda duyduk ya biz Kemal amca yeni tespit ettik, tespit ettik onu da Harp Okulundan” dediği görüşmenin devamında tespit edilen kişinin söylemleri hakkında karşılıklı yorumlarda bulunduktan sonra, M. A. ÇELEBİ’ nin “Onları yazıyoruz Kemal amca” dediği,

Tape No:6574 08.02.2008 saat:10:04 de Bülent isimli şahısla yaptığı görüşmesinde özetle; Bülent ve K. AYDIN’ ın günlük konulardan konuştuğu, görüşmenin devamında Bülent’ in N.AYDIN’ ı sorduğu ve kendisine bir e-mail attığından bahsettiği ve N.AYDIN’ ın yazılarını takip ettiğini ve N. AYDIN’ ın yazarlık yaptığı www.toplumsalhaber.com isimli internet sitesini çok beğendiğini belirttiği, N. AYDIN’ la görüşmek istediğini söylemesi üzerine K. AYDIN’ ın “Ben veririm şimdi telefonunu, ablanla herşeyi paylaşabilirsin BİLİYORSUN ABLAN BU İŞLERİN LİDERİ KONUMUNDA BİR İNSAN, yani ben ne isem ablanı da öyle görebilirsin ,tamam mı canım benim, Bülentim , kendin gibi onunla herşeyi paylaş O İŞİN ORDA YAZI YAZMASININ SEBEBİ İSMİ İLE BİR EMRİN GEREĞİDİR, anladın mı, O EMİR BAŞKOMUTANDIR, şimdi başkomutan biz başkomutanlıktan yıllar önce bu işlere başlarken ısrarla bu milleti aydınlatacak bir yayın organı vucuda getirin talebinde bulunduk, bu millet emperyalizmin emrindeki basın yayın organlarıyla iğfal edilmektedir tamam mı, Onun için bunun gereği yapılması üç dört sayfalık bir gaste mi çıkarırsınız ne çıkarırsınız diye bir talebimiz oldu yani biz bunu söyledik, doğru insanlar yazsın doğru kişiler ve doğruları yazsınlar ve bu millete de Türkiye nin her tarafında dağıtın dağıtalım diye ,onlar bu yolu tercih ettiler tamam mı bu yolla aydınlatmayı ,böyle olunca da dediler ki dedi ki o zaman bu madem ki bu talepte bulundunuz doğru taleptir bu talebi yerine getirecez o zaman düşüncelerinizi burda yaz ,anladın mı canım, Bu emir üzerine bide mahlas isimle değil kendi öz isminizle yazın” dediği, 

Tape No:6575 09.02.2008 saat:13:39 da Mehmet Ali ÇELEBİ’ ile yaptığı görüşmede özetle; M. A.ÇELEBİ’ nin K. AYDIN’ a nerede olduklarını sorduğu, K. AYDIN’ ın “Yukarda Neriman  halanın yanındayız ona brifing veriyoruz Hamza abinle” dediği, M.A.ÇELEBİ’ nin “bu mitingle bizim alakamız yok dimi var mı” dediği K. AYDIN’ ın “Yok önemli değil o yapılan şeyler yanlış şeyler değil insanlar şeylerini ortaya koyuyor” dediği M. A. ÇELEBİ’ nin “Siz  gitmiyorsunuz ama değil mi” dediği K. AYDIN’ ın “Türkiye Türkiye nin Türkiye nin lehinde olan hadiseler tamam mı gelirsin konuşuruz” dediği,

Tape No:6576 09.02.2008 saat:20.45 de Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; E. OVALI’ nın “ziyarete geldiler beni sana bi iki isim soracam abi, bitanesi Baki TUĞ u çok iyi tanıyo buranın MİT BAŞKANI, çok akıllı ve çok vicdanlı bir adam, babasıda Subaymış, şimdi bi 2-3 saattir beraberiz dedilerki hocam bundan sonra yani oturdular konuştular olayları molayları DEDİLERKİ HOCAM BİZDEN HABERSİZ SAKINA YANİ BİZ SENİ BUNDAN SONRA BURDA KORUMAYA ALIYORUZ”  dediği K. AYDN’ ın “BEN KORUNUYORUM DEMEDİNMİ ONLARA, MİT i beni şimdi önemli değil ama diyebilirdin ben en son Devlet zaten koruyor deseydin yani teşekkür ederim” dediği E. OVALI’ nın “Ama aynen bizim gibi düşünüyolar abi yani, HERŞEYİ AYNEN BİZİM GİBİ BAŞKOMUTAN VESAİRE HEPSİ” dediği K. AYDIN’ ın “Şimdi sen olaylara hiç tersinden bakmayı ben sana öğretemedim, Şimdi senin ve benim karşım değil şimdi Profesör Doktor Ercüment OVALI dünyanın in büyük bilim adamı kendini ortaya koymuş, bu memlekette kimsenin yapamadığı işleri yapmış, Türk Silahlı Kuvvetlerinin Başkomutanın ismini zikrettiği ,bu ülkede ismini zikrettiği bi insan Ercüment OVALI, şimdi onun  karşısına gelen insanlar Başkomutanla ilgili  senin gibi düşünmezlerse  senin gibi olduklarını söylemezlerse seninle nasıl Arkadaşlık ilişki kuracaklar, şimdi seninle ilgili bilgilerin yani Başkomutanın seninle ilgili bilgilerinin olduğunu onlar biliyolar, o Devlet koca bi kurum  Millli İstihbarat Teşkilatı Devletin Türk Silahlı Kuvvetlerinden sonraki Devletin en önemli kurumudur, İŞGAL edilmiş olsada  çok Devletin omurgasını oluşturan 2 kurumdan birisidir anladın mı” dediği, E. OVALI’ nın “yok ben başka bişey beklemiyodum zaten onun için seni aradımki isimleride soruyorum hani varmı bunları tanıyomusun ediyomusun” dediği, K.AYDIN’ ın “Baki Beyle attığı ben tabi Baki beyinde ilişkisi olan insanları çoğunu tanırım yani yüz.... 32 senem geçti yani onunla bi şekilde ilişkiye giren insanlarıda tanırız, Baki beyin Kuvvet Kaynağınında Devlet olduğunu biliyorum ama o sahip olduğu değeri bu Devlet için kullanmadan ömrünü bitirdi halbuki bu devlet için çok şey yapabilirdi yapmadı, ben söyledim haber gönderdim ona bi dostumla, Allahtan bi talebim var dedim Baki bey benim bu Ülke için  neler yaptığımı görmeden Allah ona Ölümü göndermesin” dediği, görüşmenin devamında bir müddet Ercüment OVALI’ yı ziyaret eden şahıslarla ilgili görüşüldükten sonra E. OVALI’ nın “Şimdi çıktılar seni aradım isimlerini aldım çünkü Coşkun ARDA diye Çınar KIZILTAN, İkisi geldi bi  dostum benim çok sevdiğim Oğuz diye Oğuz KURDOĞLU diye bi dostum var , o epeydir diyodiki  bu bu senin hakkındaki kampanyayı silecem  diye  çocuk uğraşıyodu bunlarla bi 15 gündür görüşüyodu, Ha ondan sonrada sendende bi söz ettim ben burada, Ondan sonra bizim dedim bizim herşeyimizi her hareketimizi Kemal abi belirler, Kemal AYDIN belirler, ondan sonra epey bir projeyi anlattım birsürü soru soru sordular  birsürü şey konuştuk tarih konuştuk, gezdiler abi gezdiler bide zaten ben onlara bir yani kendi bildiğim kadarıyla bir din anlattım kafaları allak bullak oldular adam giderken hala soru soruyodu bana” dediği K.AYDIN’ ın “Canım  benim onun için  tabi geleceklerdi bunlar tabi sevindiricidir şey noktası ama şunuda bilmeni istiyorum, yani bunları Yorumlamanı konuşmaları o konuşmaları başlıklarından şöyle notlar alırsan Biz onların içini doldururuz yani 4 saatlik  5 saatlik bi konuşma 5 saat beraber oldunuz tabi bizim ismimizde bu ülkede bi yerlere, şimdi” dediği E. OVALI’ nın “Ben söyledim yani Bizim haraketimizi  bizim her haraketimizde biz danışırız o Mesajıda almışlardır sizi soracam dedim yani” dediği, daha sonra E.OVALI’ nın yaptığı görüşmenin içeriği ile alakalı olarak “Hırant DİNK olayınıda  ne düşünüyosun dedi, valla ben olayı bilmiyorum dedim dedim ama benim cesaretim olsaydı dedim , kalkarım ben vururdum dedim , Devlet iş yapmayınca dedim o insanlar küfredip küfredip yapması gereken işlerini yapmayınca elbetteki sokaktaki çocuk dedim ….. Başkalarına alette olabilir dedim doğrudur o şey olabirler ben bilmem onları dedim, O kadar cesaretli olsaydım bende kalkar vururdum , ha birisi onu kullanmış kullanmamış bunlar ayrıntı dedim asıl vahşet dedim, bütün bunları küfreden adamlara Devlet eğer 1 ay  ceza verseydi dedim bu olay olmazdı” dediği k. AYDIN’ ın kendisini doğruladığı ve devlet üzerine bir müddet daha K. AYDIN ile konuştuktan sonra K. AYDIN’ ın “şunu söyle sen onlarla her konuşlamarında şunu söylüyosun , biz yüce varlık Türkiye Cumhuriyeti Devletinin Emrindeyiz , biz yüce  varlık Türkiye Cumhuriyeti Devleti olmazsa bizim ne ilmimizin ne bilmimizin nede insanlığımızın anlamı olamaz, Mustafa Kemal onlara diyorsunki onlarla her konuştuğunda bu Mustafa Kemal düşüncesidir biz Mustafa Kemalin Askerleriyiz Mustafa Kemalin emrindeyiz ona yemin ettik o yoldan asla çıkmayacaz, emir alacağımız BİR TANE MAKAM KALDI TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNDE O GENELKURMAY BAŞKANLIĞIDIR BAŞKOMUTANDAN EMİR ALIRIZ, BAŞKOMUTANIN EMRİNİN GEREĞİNİ YAPARIZ, biz kimseyle de konuşmaktan imtina etmeyiz olduki mesala söz konusu oldu benimle konuşmak istiyor telefonunu açıp dayıyabilirsin bana, ve onlara şunu söyleyebilirsin, bu konudaki benim abim bilgisi üstadımız ...abim, benim cevap veremeyeceğim konular olabilir özellikle siyasi konularda dünyü ölçeğinde Türkiyede diyebilirsin onlara aha sorunuzu sorun cevabınızı alın karşınızda de  verirsin, onlara şunu söyle biz biz Devletimizin emrindeyiz Devletimizden sır saklamayız biz düşmandan sır saklarız ama dersin onlaraki ama bizim Milli İstihbarat Teşkilatıyla ilgili kaygılarımız var Sivilleştirme adı…” dediği E. OVALI’ nın “söyledim dedimki Benim İnandığım Grup dedim MİT in M sinin gittiğini düşünüyo dedim” dediği,

Tape No:6577 11.02.2008 saat:13:39 da Ü. G. ile yaptığı görüşmede özetle; Ü. G.’ in kardeşi, BEDAŞ’ ta çalışan U. G. isimli şahsın çalıştığı birimden başka bir birime geçmek istediği ve bu konuyla alakalı K. AYDIN’ dan yardım istedikleri, K. AYDIN’ ın da U. G.’ in isim, soyisim, çalıştığı yer ve BEDAŞ’ taki müdürlerinin bilgilerini  aldığı, akabinde Ü. G.’ in hediye göndermek amacıyla K. AYDIN’ dan adres bilgisini istediği, K. AYDIN’ ın “Lan rüşvet rüşvet mi teklif ediyosun” dediği daha sonra ikamet bilgilerini verdiği,

Tape No:6578 12.02.2008 tarihinde Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “…sahibi olduğumuz ama Büyük Atanın Büyük Atanın ölümünü mütakip” “Elimizden Türk olmayan unsurlara kaptırdığımız” “Devletin sahipli olduğu günlere dileğimdir” “Mücadenizden mücadelenizinde bu doğrultuda olduğununun bilmenizi  istiyorum yani” dediği, HÜSAMETTİN’ in “Ölene kadar” dediği, K.AYDIN’ ın “Ve mutlakada netice bulacaktır yani” dediği, HÜSAMETTİN’in “Ölme ölme şansımız var  dönme şansımız yok biz böyle görüyoruz” dediği, 

Tape No:6579 12.02.2008 saat:15:39 da X Şahıs ile yaptığı görüşmede, 6577 numaralı tape de bahsi geçen Uğur GÜVEN isimli şahsın çalıştığı birimdeki yer değişimi konusuyla alakalı olarak açık kimliği tespit edilemeyen şahsın “Uğur Güven gelecek hafta Talep ettiğiniz yerde göreve başlıcak” dediği,

Tape No:6580 13.02.2008 tarihinde H.S. ile yaptığı görüşmede, H.S’ nin “Kemal abi ben şimdi Genel Başkanlıktayım Genel Başkan geldi” “ÖĞLEDEN SONRA HALİL KOMUTANIMLA BEKLİYORUZ ONUNDA SELAMLARI VAR” dediği K.AYDIN' ın “Halil Komutanıda o büyük Türk üde çok öpüyorum  sizi 2 tane yüce Türk ü öpüyorum” dediği, 
Tape No:6581 13.02.2008 saat:12:48 de Salman ile yaptığı görüşmede özetle; Salman isimli şahsın Azerbaycan Bakü’ de K. AYDIN’ la irtibatlı kişileri ağırlayacağı ve K. AYDIN’ ın “Tamam seni ararsa seni ararsa misafirini alır ilgilenirsin tamam mı, ama ne istedikleri senden ne isteyecekleri önemlidir beni haberdar edin
 oldu mu, Sen biliyosun şimdi telefonum dinlendiği için söylemiyorum anladın mı, o Baküye geldiğinde Baküye geldiğinde sen talip SENDEN TALEPLERİNDEN SONRA BENİ BENİ BİLGİLENDİRİYORSUN” dediği,

Tape No:6582 13.02.2008 saat:18:52 de A. K. ile yaptığı görüşmesinde özetle; A. K.’ nun Kemal AYDIN’ ı arayarak kendisini tanıttığı akabinde telefonu Murat isimli şahsa verdiği, Kemal AYDIN’ ın Murat isimli şahsın, tespit edilemeyen bir kuruma yerleşmesi amacıyla destek verdiği ve bu bağlamda K. AYDIN’ ın “siz devam ediyorsunuz  ve o kuruma bi  şekilde gireceğiz anladın mı” dediği, Murat’ ın “biz bugün dosyayı verdik abi” dediği, K. AYDIN’ ın “Tamam yani bu diyelim ki bulamadı biz o bi şekilde girecez, he biz uğraşırız  ben ben seni o oraya yapacam sokacam seni ... hak ettiğin yer, burası olmazsa başkası, yani oraya sokacam seni, canım uğrarım sohbet edelim telefonda söyleme” dediği, 

Tape No:6583 13.02.2008 saat:21:52 de Ü. G. ile yaptığı görüşmede özetle; 6577 ve 6579 Tape Kayıt numaralı görüşmelerde bahsi geçen U. G. isimli şahsın çalıştığı birimdeki yer değişikliği ile alakalı olarak, K. AYDIN’ ın Ü. GÜVEN’ in gönderdiği hediyeyi aldığı ve bunun için teşekkür ettiği, görüşme devamında K. AYDIN’ ın “bizim sizlere karşı görevlerimiz var onları hep yapmak bizim görevimizdir” dediği, 

Tape No:6584 17.02.2008 saat:16:15 de M. Ş. Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; M. Ş. Ö.’ ın hal hatır sorduğu, K. AYDIN’ ın “Ben kıymetli misafirlerim var onlarla sohbet ediyorum ... ders çalışıyoz” dediği, görüşmenin devamında M. Ş. Ö.’ ın Vakıflar Yasasının ne olacağını K. AYDIN’ a sorduğu, K. AYDIN’ ın “Türkiye ne olacak deseniz daha doğru Türkiye Kurtuluşu yaşayacak çok yakında” dediği ve akabinde K. AYDIN’ ın “Şahin amcası beraber olduğum insanların  2 sini seni tanıyor Noyan Komutan , Mehmet Ali Komutan” dediği M. Ş. Ö.’ ın “Çok selam söyle her ikisinede” dediği K. AYDIN’ ın “ONLARDA ŞAHİN AMCALARINA ÇOK SELAMLARI VAR BİDE YAŞAR KOMUTANIMIZ VAR” dediği,

Tape No:6585 20.02.2008 saat:12:44 de Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Şimdi tamam SENDEKİ  BİLGİLERİ ÇOK ACİL GENELKURMAY İSTİYOR ŞİMDİ HEMEN” dediği E. OVALI’ nın “Yazıyorum abi şimdi” dediği Kemal AYDIN’ ın “Topla toplantı halindeler hemen Neriman a geçiyorsun yazıyorsun, topla çok değerlendirilmesi gereken şeylerdir  e hiçbir ayrıntıyı kaçırmasın hoca diyorlar bütün geçen şeyleri oraya not olarak yaz hemen yaz onları hemen Neriman a geç istiyorlar bilgileri hemen” dediği,

Tape No:6587 25.02.2008 saat:18:50 de Serkan isimli şahısla yaptığı görüşmede özetle; Serkan isimli şahsın Kara Harekatı kapsamında 15 kişinin şehit olduğu bu sebeple içinin yandığını ve bu yüzden K. AYDIN’ la konuşmak istediği, K. AYDIN’ ın “Serkan savaş nedir savaş ne anlama ifade gelir canım benim BU SAVAŞ 12  NİSAN 2007 TARİHİNDE BAŞLADI”  dediği ve görüşmenin devamında Kara Harekatı ile ilgili konuştuğu ve Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin de yanında oturduğu, Serkan‘ ın internet ortamında kendileri gibi düşünen insanlar olduğunu söylediği bunun üzerine Kemal AYDIN’ ın “İnternette şimdi yaz kağıt kalem var mı, TOPLUMSAL HABER.COM, Haber.com, sadece ordaki herşeyi inceliyorsun ordaki herşeyi, orayı biz ORAYI BİZ DEVLET ORGANİZE EDİYOR ORASINI ESAS DEVLETE AİT ANLADINMI şimdi dediğim yeri Şimdi orda Neriman  halanında Neriman ablanında yazılarını göreceksin orda şimdi 3 tane isim yazıyorsun Ali ÖZOĞLU, Hatice  BAHTİYAR ve Neriman AYDIN ın o ağustosta başladı yayına bütün yazılarını indiriyorsun ve onların hepsini okuyorsun  ve o yazıların üzerinde çalışıyorsun sonra beni arıyorsun, Şimdi o zaman bunu yaptıktan sonra konuşuyoruz bunu dostlarına falan arkadaşlarına falan takip ettirebilirsin sonra konuşuyoruz Serkan” dediği bir müddet daha söz konusu internet sitesi hakkında konuştuktan sonra K. AYDIN’ ın “ben yakında bi Antalyaya gelecem geldiğimde ararım seni” dediği, Serkan’ ın “Tamam Kemal abi hiç gittinmi GENELKURMAYA FALAN GÖRÜŞTÜNMÜ” dediği K. AYDIN’ ın “SEN TELEFONLARDAN TELEFONLARDA  HİÇBİŞEY KONUŞMUYORUZ” dediği,

Tape No:6588 26.02.2008 saat:15:07 Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmede özetle; H. DEMİR’ in “ben burda bu telefonda olmazda abim, BATMAN DAN BİŞEYLER YAKALADIM, çok önemli içinde bi tanede, BİTANE NAMUSSUZ VARDA, BEN NOTLARINI HE NOTLARINI TABİ ONLARIN HEP ALDIM’ dediği,

Tape No:6589 29.02.2008 tarihinde Hatice BAHTİYAR ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “BİZE Bİ EMRİN VAR MI Bİ İSTEĞİN” dediği, H.BAHTİYAR’ ın “Kendinize dikkat edin abi” “…sizin var mı bi isteğiniz benden” dediği, 

Tape No:6590 01.03.2008 tarihinde M.T ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN' ın “Nasılsın ben senin notu aldım” “Şimdi telefonda şeyler ben gerekli senin şeylerin dursun BEN SANA  SÖYLEDİĞİMDE BİŞEY YAPARIZ OLDUMU” “BEN TELEFONDA KONUŞMAK İSTEMİYORUM” dediği, M.T’ nin “Tamam anlıyorum anlıyorum” dediği, 

Tape No:6591 02.03.2008 saat:18:24 de Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede özetle; hal hatır sorulduktan sora N.ÇALIKUŞU’ nun “Yarında benim için kritik bigün olacak Kemal amca herhalde, yarın Özel Kuvvetlerden seçmeye geliyolar ya 3 ünde ya 13 ünde geliyolar tam olarak bilmiyoruz onuda” dediği, K. AYDIN’ ın “Olur bakalım acelesi yok olur herşey bugün olmazsa Özel Kuvvetler yarın olur yani acele yok” dediği, görüşmenin sonlarına doğru K. AYDIN’ ın “Arkadaşlarını öpüyorum, Sağol Mehmet Ali Komutan sizi öpüyor yolunuz açık olsun yavaş gidin emniyetli gidin sizi öpüyoruz”   dediği,

Tape No:6592 02.03.2008 saat:19:12 de açık kimliği tespit edilemeyen X Şahısla yaptığı görüşmede özetle; “Tabi Kemal amcanın telefonlarınada çıkmıyor değil mi” dediği, açık kimliği tespit edilemeyen şahsın “He Kemal amca ana” dediği, K. AYDIN’ ın “Komutanlar yani komutanlar da bunu yapıyorsan o zaman yandık biz, Eyvah biz bu Devletin nasıl sahibi olacaz” dediği, görüşmenin devamında kısa bir hal hatır konuşmasından sonra açık kimliği tespit edilemeyen şahsın “İyiyim bende şimdi okula geldim Mali (Mehmet Ali ÇELEBİ olduğu değerlendirilmektedir) den haber gelmeyince dışarda ...”  dediği,

Tape No:6593 07.03.2008 tarihinde AYDOĞAN ile  yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “Düşman çıldırdı ne yapacaklarını bilmiyorlar yani delilik değildi çıldıran deliler noktasındalar yani” “Böyle eceli gelmiş köpekler cami duvarına işer derler büyük atasözüdür değil mi öyle derler değil mi” “O alçak bitane adamı var adam var orda ... şimdi o herhalde o Özgürü rahatısız ediyor benimle ilgili biliyor musun o gün Özgür e dedim ki sen rahatsız olma” dediği, AYDOĞAN’ ın “Aydoğan mı rahat dedi” dediği K.AYDIN' ın “He şimdi sen rahatsız olma sen rahatsız olma dedi biz biz şeytanı da biliriz biz değerlendirirken telefonla dedim ki ben kardeşim sen sen Aydoğan ERTÜRK müsün dedim senin için böyle düşüneyim onu söyleme dedim” “Seninle biz yüzyüze gelmemiş olabiliriz hiç önemli değil ki dedim yani sadece fiziken birbirimizi görmemiş olabiliriz sen niye rahatsız oluyorsun dedim benimle rahat konuş dedim biz alçakları biliriz vatansızları da biliriz vatanlıları da sen rahat ol dedim ha ayrıca bu ülke için dedim bu ülke için biz ölüme karar vermiş insanlarız yani ona bunu içeri alırlar falan filan diyorlar herhalde onu çocukları rahatsız ediyor o da beni arıyor o rahatsızlıkla abi sesini duydum mutlu oldum diyor falan anladım ki rahatsız ediyor ve siktir etmiş onu  sonra anladım ... bunları söyleyim de şimdi insanlar tabi görevli olanlar görevlerini yapıyor o ibne o ibne kılıklı görevli” “Tamam mı o ibne kılıklı görevli ama onu dağlara taşlara gönderecem” “Ama o ibne kılıklı görevli hemde çoluğu çocuğu yan yana olmayacak kendi bi yere karısı bir yerde kalacak" “Canım benim devlet önümüze inanılmaz imkan sunmuştur bu imkanları sonuna kadar kullanacaz” dediği AYDOĞAN’ın “Şunu diyorum her zaman konuşuyorum bakın diyorum, APO DİYORUM O ŞEREFSİZ APO DİYORUM BU TÜRK SİYASETÇİLERİNDEN DAHA ŞEREFLİ” dediği, K.AYDIN’ ın “ÇOK ŞEREFLİ ONU AYNEN SÖYLE ÇOK ŞEREFLİ” dediği, AYDOĞAN’ ın “sinsi o adam dedi ki ben size düşmanım kardeşim” “Resmen düşmanım dedi karşı çıktı savaştı” dediği,  

Tape No:6594 07.03.2008 tarihinde AYDOĞAN  ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “…şunuda kullanacağın bi bilgidir unutma unutmadan söyliyim şimdi hani Amerika PKK terör örgütü hem Türkiyenin hem bizim düşmanımız diyor bir taraftan Türkiye ye terör örgütünde destek veriyorum diyor güya biz öyle olmadığını biliyoruzda aynı Amerika dönüyor 3 gün sonra diyor ki oturun masaya terör örgütüyle anlaşın” “Bu söyleyin insanlara bunu söyle deki” “Bak aynı Amerika de gazete küpürlerini bile koy aynı Amerika  dün PKK törür örgütü  bizimde düşmanımız Türkiye nin  de onun için Türkiye ye destek veriyoruz bu  konuda diyorlar aynı aynı Amerika nın yetkilileri dönüyor aynı alçakların yetkilileri ne diyor terör örgütüyle oturun anlaşın” “Şimdi bunları söyle ki insanlar üstüste koysunlar insanlara unları yazdır  deki bitane not kağıdı  çıkar hele şimdi söyleyeceklerimi yaz” “Sağol dua et şu cuma günü hem mücadele  bizim kabul olur çünkü biz mücadele ediyoruz seninle  benim duam kabul olur” dediği, AYDOĞAN’ ın “Biz biz diyoruz doğru yol mutlaka biz kazana.. biz tarafımızı belli ettik” “Biz tarafımızı belli ettik biz ne yapabiliriz konuşuyoruz anca konuşabiliyorsak konuşuyor önümüzde yapmamız gereken şeyler çıkarsa mutlaka yaparız ama şimdi ne yapmamız gerekiyorsa onu yapıyoruz” dediği, 

Tape No:6595 10.03.2008 saat:12:59 da X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “seninle bişey konuşucam devletin bi talebi vardı hani o Urfa yla ilgili bişey söylediler bana gece sana intikal ettirecem” dediği, 

Tape No:6596 10.03.2008 saat:14:18 de X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; açık kimliği tespit edilemeyen şahsın “yoktum abi bugün ... mahkemesiydi ya tahliye ettiler abi elhamdullulah” dediği K. AYDIN’ ın “Ama  ben şimdi telefonda olmaz  konuşalım” dediği,

Tape No:6597 10.03.2008 tarihinde Bülent… ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “Çok Allaha hamdolsun Devlet sahibiyim Devletim ayakta Devletim sahipli bundan sonra bende elimi kıçımın üstüne attım geziyorum Ankarada yani, tamam mı” dediği, BÜLENT’ in “İnşallah o sahipliğin daha halka  işlediği sonuçlarını görsek çok daha mutlu olacaz daha güzel gezecez” dediği K.AYDIN' ın “Halkın günahı yok halk ne halt etsin halkı piç ettiler Türk milletini piç ettiler” dediği, BÜLENT’ in “… özel Eğitim  okulları  şeyini inceledinizmi bi genelgesi yönetmeliğini yayınladılar” dediği K.AYDIN' ın “Gerek yok onları ben sen oralardan ne duruyorsun özel eğitim kurumlar Atatürkün şeylerini kaldıracaklar yav Türkiyenin adını değiştirmeye çalışyıorlar onlar” “Türkiyeyi Türkiyeyi tasfiye etmeye çalışıyolar tabi Mustafa Kemal le uğraşacaklar ben sana bunları zamanında demedimmi” “Şimdi biz size Cumhuriyet Halk Partisiyle DEHAP ın farkı yoktur MHP ile DEHAP ın farkı yoktur” “AKP ile DEHAP ın farkı yoktur demedimmi” “… bunlar görevliler görevli ama bizde görevliyiz bizde görevimizi yapıyoruz” “Ya ben sana ne ağır görevler verecem  göreven sen diyeceksinki diyeceksinki ben bu Kemal AYDIN ı nerden tanıdım tanımaz olaydım, ben sana sorarım  o zaman, ben sana” “Atilla ÇİLİNGİRde askerdir biliyosun asker emeklisi” “Kıbrıs Kıbrız gazisidir Kıbrıslıdır zaten” “Kıbrıslıda görevliydi Kıbrıslı ama ( KEMAL AYDIN ın yanında bulunan  NERİMAN : Kıbrıslı değil ) Kıbrıslı değilde Kıbrıs gazisiydi Kıbrıs Kıbrısta görev yaptı  ( NERİMAN : ...İsmet KOTAK ....) İsmet KOTAK onların hepsi orda görev yaptılar onlar çok güzel askerler canım benim” “Eksikleri var onlarında eksikleri var ama biz tamamlıyoz sen merak etme onlarda eğitime tabi” dediği, 

Tape No:6598 11.03.2008 tarihinde İ.S. ile yaptığı görüşmede özetle; İ.S.’ nın “10 gündür 10 gündür ben eğerki telefonda Kemal AYDIN ismi yazılı olsaydı hemen geri dönerdim hemen anında masanın üzerindeydi telefon ben depoya kadar inmiştim bi işimiz vardı” dediği K.AYDIN' ın “… ben sizin gibi Türkiyeyi parsellettirmedim satmadım” “…Türkiyeyi parti oylarınızla Türkiyeyi parsellettirdiniz” “… MHP ye , CHP ye AKP ye verdiğiniz oylarla Türkiyeyi parsellettirdiniz” “… AKP den ne farkı var MHP nin birlikte beraber devletin altını oymuyorlarmı Türkiye Cumhuriyeti Devletini birlikte sonlamıyorlarmı MHP le, AKP” “Bi Ermeni Dönmesini Cumhurbaşkanı yapmadımı Milliyetçi Hareket Partisi” dediği, 

Tape No:6599 11.03.2008 tarihinde İ. S. ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “… bide bu kardeşlerime Türkiye Cumhuriyeti Devletine yaptıkları İhaneti hatırlatayım dedim …” “… Devlet BAHÇELİ gibi bi haine Türkiyeye ihanet eden bi haine destek verip oy veren insanlar değimlisiniz” “… Tayyip ERDOĞANdan  Devlet BAHÇELİnin  Deniz BAYKALdan farkı ne soruyorum söyle oda ihanet içinde oda ihanet içinde” dediği, İ.SARIKAYA’ nın “  Söyle bakalım ihanetinin belgeleri nelerdir abi bi söylermisin” dediği, K.AYDIN’ ın “Bir tane bir vatansız Türk ... Türk Milletinin düşmanı bir orospu çocuğu şuanda CUMHURBAŞKANLIĞI MAKAMINI İşgal Ediyor, benim telefonlar bak benim Telefonum DİNLENİYOR ve hakkında konuştuğum insan Cumhurbaşkanı,  Cumhurbaşkanlığı Makamında  oturan adamlar Kanunla koruma altındadır” “Şimdi Devlet BAHÇELİ nin bundan daha büyük bi ihaneti daha nasıl ihanet istiyorsunuz, ...şimdi telefonda söyleyeceklerim bu söylediğim dedimde ne söyleyim bunu göremiyorsan hala ne söyleyeyim” “… Türkiye Cumhuriyetine açılmış savaşta nerdesiniz nereye aitsiniz nerdesin, hala ihanetin hala Türkiye Cumhuriyeti Devletine ihanet edenlerin yanındamı olacaksınız” “…beni 20 yıla yakın bi zamandır tanıyosun  bugüne kadar sana söylediğim hiçbir şeyin tersi çıkmadı bu ülkede” “… bu ülkenin 6 senedir bu ülkenin dağında taşında benim Diyarbakırda Batmanı Mardini Şırnakta izlerim var Urfa ..” dediği, İ.S’ nın “Evet onu biliyorum abi  onu bilmezmiyim” dediği K.AYDIN' ın “Ben Türk ben Türk Devletinin aleyhinde Diyarbakırda sokağa çıkaracak adam buldurtmadım ben 6 senedir” “Türkiye Cumhuriyeti Devletine Diyarbakırda İsyan Ettirtmedim” “Bu ülke bu ülke 88 sene önce bu vatanda bizim ninelerimizin üstünde geçti düşmün” “Onumu bekliyorsunuz” “… o zaman kafanıza kafalarınıza birer tane kurşun sıkın o zaman  mücadele etmenin anlamı yok” “…Irakta işgal edilmiş Irakta erkekleri siktiler düşman erkekleri sikti erkekleri  kadınları değil” dediği, 

Tape No:6600 12.03.2008 saat:10:58 de Aydoğan ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın görüşme tarihinden bir gün önce Cüneyt ZAPSU ile aynı ortamda bulunduğunu söylediği ve “acırım halinize ben bunları talihsiz ifadeler olarak görüyorum, İsrail Devletinin varlığını tartışmaya açan adamım ben dedim ona, İsrail Devletinin varlığını tartışmaya açan adamım çok kısa bi süre sonra Türkiyenin yönetiminde bulunacağım ve Türkiye Cumhuriyeti Devletinin İsraili tanımaktan vazgeçtiğini bütün dünya görecek o zamanda İsrail bitmiş olacak , sen şimdi şimdiden bunu bil ilgili ben bunu İsrailli yetkililere söylemiştim sende bil tekrarla onlara dedim tamam mı” dediği, 

Tape No:6601 12.03.2008 saat:18:07 de Şengül ile yaptığı görüşmede özetle; Şengül isimli bayanın K. AYDIN’ a Paşam şeklinde hitap ettiği ve Ankara’ da Merkez Orduevinde bir grup arkadaşıyla K. AYDIN’ ın görüşmesini ve konuşmasını istediği, 

Tape No:6602 14.03.2008 tarihinde NERGİZ  ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “Nergiz hanım Kemal Aydın ben kapıya bizim isimlerimizi verirseniz içeri gireceğiz yoksa” dediği, NERGİz’ in “Niye sizi al.. rütbelisiniz diye ben şey yapmadım” dediği K.AYDIN' ın “Yok yok bizim kapıya isimlerimizi verirmisiniz” dediği,

Tape No:6603 14.03.2008 saat:20:54 de Nergiz ile yaptığı görüşmede özetle; Nergiz isimli bayanın “KEMAL BEY SİZİN ASKERİ KİMLİĞİNİZ YOK MU” dediği K.AYDIN’ ın “ŞİMDİ SİZ BURALARDA OTURANLAR BU İŞLERİN ÖZEL OLDUĞUNU  BİLMİYORMUSUNUZ” dediği Nergiz’ in “Nasıl özel olduğunu” dediği K. AYDIN’ ın “Ne  şimdi ne diyim telefonda bişey söylemiyorum ben telefonda bunlar söylenmez gizli olacak size bişey” dediği ve görüşmenin devamında Kemal AYDIN’ ın Merkez Orduevine giremediği için buluşmanın iptal edildiği,

Tape No:6604 15.03.2008 saat:13:20 de Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; Ercüment OVALI’ nın Kemal AYDIN’ ı Trabzon iline davet ettiği ve Ercüment OVALI’ nın “Tamam yani böyle bir program ayalayayım hem konuşuruz hemde burada bu ben şeylerle görüşüyordum ya abi MİT le, adamlar çok kaliteli çıktı” dediği Kemal AYDIN’ ın “Söylediğimi unutmuyorsun bizim karşımıza öyle gelmek mecburiyetindeler yoksa gelemezler o kisve altında o şekil altında gelecekler biz onların emir aldığı yere bakarız onların emir aldığı yer sakat yerdir ihanet içindedir onların emir aldığı yer ben onların yüzüne söylüyorum onlar onun için onlara şüpheyle bakmak onlara şüpheyle yaklaşmak onlar onlara karşı tedbirli olmak bizim görevimizdir görevimiz Ne zaman Türkiye Cumhuriyeti Devletinin kuruluşundaki esaslara yeniden kavuşturacaz yeniden kanunu o kanun yapacaz oranın başında muazzaf bir Korgeneral rütbesi insan bulunacak, Onlar onlar şimdilik Tayyip ERDOĞAN dan ve Tayyip ERDOĞAN gibi olanlardan emir alıyorlar onların emrinin gereğini yapıyorlar onlar Devlet BAHÇELİ gibi olanlardan emir alıyorlar onlar Deniz BAYKAL gibi olanlardan onlar onlar Mehmet AĞAR gibi olanlardan emir alıyorlar ONUN İÇİNDİR Kİ SEVGİ ERENOL İÇERDE” dediği akabinde yine Kemal AYDIN’ ın “Şimdi ha o zaman ne oluyor ben içerde olanlardan tabi Paşa çok muhteşem bir insandır Veli Küçük Paşa ama bu işlere yemin etmiş insanlardır onlar bu iş için benim gibi ölümü göze almış insan onlar yatar çıkar onlar için önemli değildir, AMA AMA SEVGİ HANIM SEVGİ HANIM SEVGİ HANIMA YAPILANI NASIL KABUL EDERİZ ANLADIN MI, Bak 8-9 ay oldu Ergün POYRAZ ı daha mahkemeye çıkarmadılar ama ama bu ülkede hukuk hukuk bu ülkede değil mutlaka insanlara her insana bir gün hukuk lazım olur, Bizde bu ülkenin düşmanlarına Türk milletinin ve Türk devletinin düşmanlarına hukuksuzluğu yaratacağız hukuksuzluğu arayacaklar hukuku arayacaklar bulamayacaklar anladın mı” dediği,

Tape No:6607 20.03.2008 tarihinde DOĞAN ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “… Doğanım ben Devletlerle  yani özellikle gelip gitmek istemiyorum sizi unuturmuyum benim gittiğim yerlerde insanlar çünkü siz zarar görebilirsiniz size zarar vermesinler çünkü bunların bunlar hain anlayış taşıyan insanlar hain, bunlar bunların düşüncesinin hainliğini hukuk sistemi ortaya koydu zaten gördünüz” dediği, DOĞAN’ ın “Bu gün bikaç kişi geldi ya bu adamı ne yapacaz falan diyo” dediği K.AYDIN' ın “Ananızın a... sosun bacaklarını deseydin onlara  ne yapacaksın alın bacaklarını kıvırın münasip biyerinize sokun deseydin he onlara söyle, biraz öyle anlasınlar ne yapalım yani” “Devlet olmazsa namusta olmaz işte bunlar Devletimizi yok etmeye çalışıyolar şimdi Devlet BAHÇELİ ile Tayyip ERDOĞAN ın farkı ne ha” “… Türkiye Türkiye Cumhuriyeti Devleti çadırda kurulmuş bir devlet değildir her zaman söylediğim gibi, kuruldu olmadığını herkes görüyor görecek daha bişey değil bunlar daha bunlar bişey değil şimdi şimdi adınızı Başbakan adınızın önüne hain yazar, Devlete suikast tertip etmiş Başbakan olarak yazarlar, Cumhurbaşkanlığınızın önüne Devlete saldırıda adınızın geçtiğini yazarlar  Danıştay Saldırısına uğradığınızda işin içinde olduğunuzu yazarlar …” dediği, DOĞAN’ ın “Bi aklı selim bi şekilde birilerinin görüşünü alıp öyle gereğini yaptık hocam...” dediği K.AYDIN' ın “Sende karşı tarafa  bunları söyleyeceksin biz şimdi  oturup MHP ye oy vermenin aynen böyle söyleyeceksin şimdi biz oturup MHP ye oy vermenin doğru bir tercihmiydi yanlışmı olduğunu deyip konuşacaksın  anladınmı” dediği, 

Tape No:6608 21.03.2008 saat:10:22 de ERCÜMENT OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “şimdi bizim Baskı işlerini yapan bi ajansımız var tabi sen bil bunları Devletin ... var, Ajans zor durumda, Baş Başkomutan yardım edilmesini istiyor yani söylenenlerden kastedilenlerden biriside sensin baskılacak şeylerden neyse az çok ne yapılması gerekiyorsa diye, Çok zor durumda onunla ilgili bilgi söyleyim sana dedim” dediği E. OVALI’ nın “Ben ben dönünce yapabileceğim bişeyler varsa yaparım abi” dediği görüşmenin devamında E. OVALI’ nın “Doğu PERİNÇEK ide tutuklamışlar” dediği K. AYDIN’ ın “Şimdi eceli gelen eceli gelen köpek derler cami duvarına işermiş  hepsini bi toplasınlar” dediği,

Tape No:6609 21.03.2008 tarihinde DOĞAN ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “Devlet sahibi olunca işler kolay oluyor, Devlet sahibi olmazsanız kötü durum , bende Devlet sahibiyim onun için durumum iyi” dediği, DOĞAN’ ın “…  iyiyim yukardan seyrediyorum ibretle” dediği, K.AYDIN’ ın “Neyi seyrediyorsunuz Türkiye Türk Türk çocuklarını seyretmekmi kaldı sizin seyretmek gibi seyretmek eylenmektir” dediği, DOĞAN’ ın “İbret abi ibretle ibretle seyrediyorum ibretle seyrediyorum hani böyle insanlar gider cami duvarına işer ya  çok afedersin bunlar sıçtılar” dediği, K.AYDIN’ ın “…suç ortaklarını say bakayım bana kimler onlar” dediği, DOĞAN’ ın “İŞte bunlar diyorum detaylı söylüyorum sana” “Ben ben bilmiyorum ben 2010 yılını bekliyorum” dediği K.AYDIN' ın “Ne  2010 yılını ne var 2010 yılında” dediği, DOĞAN’ın “Devletin Esas Sahiplerini Bekliyorum” “O Osman Beyin esas sahiplerini bekliyom , Ertuğrul Ertuğrulu şey Ertuğrulu bekliyorum Osman Beyin esas sahiplerini bekliyorum” “…  ben telefonda bunları konuşmak istemiyorum sana zararım olsun istemem” “Ama bu bu söylediğin kişilere yanıt veren kişilerde acaba bunlarla işbirlikçi olabilirmi abi” dediği K.AYDIN' ın “… Türkiyenin sahibinin kim olduğunu çıplak gözlerle göremediyseniz bize sorun biz söyleyelim” “Devlet 30 Ağustos 2006 tarihinden beri  Türkiye Cumhuriyeti Devleti sahipli  anladınmı ,sahipli siz o sahipleri göremiyomusunuz” dediği, DOĞAN’ ın “… Devletin sahiplerinden bohsedriyoruz ya bir Amrika Birleşik Devletlerinin Dışişleri Savunma Bakanı konumundaki bir koyu kırık bir adam Devletin en altından Cumhurbaşkanına kadar bi saatte nasıl ziyaret ediyor” dediği K.AYDIN' ın “Ya... telefonda olmaz  bunlar telefonda olmaz” dediği, DOĞAN’ ın “Muhittin beyde aynı şeyi söyledi” dediği, 

Tape No:6610 21.03.2008 saat:16:25 de X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; açık kimliği tespit edilemeyen şahsın “Sen korktunda dışarı çıkamadın demi abi” dediği, K. AYDIN’ ın “Türkiye Cumhuriyeti devletinde korkmayacak bir tane insan varsa 75 milyon insan içersinde Yaşar Büyükanıt paşadan sonra onun bi ekibi var o ekipten sonraki sivil hayattaki tek adam benim” dediği açık kimliği tespit edilemeyen şahsın “Ben bişeyler oluyorda bende” dediği K. AYDIN’ ın “Telefonda  telefonda olmaz seninle o işi telefonda mı konuşacaz yani” dediği,

Tape No:6611 26.03.2008 saat:12:54 de Hasan SİVRİKAYA ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın  “Biliyorsun BU DEVLET  TALİMATIDIR bizim mi ajansımızla ilgili, o İstanbul şubelerinden birilerine o şubelerden, ona oraya baskı yaptırabiliriz  o çocukları onların ihtiyacı var katkıya buda bana bir emir İstanbul şubeleride şöyle kafana yatkın adam var mı bilmiyorum tabi kimdir neyin nesidir O BİZE BİR EMİRDİR  DEVLETİN BAŞINDAN EMİRDİR” dediği H. SİVRİKAYA’ nın “Tamam abi yaparız yaparız abi” dediği,

Tape No:6612 27.03.2008 saat:10:32 de Candan ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Bodrum Bodrum da bir ev lazım, çocuğumuz bu taşımacılık yapıyor, turizm seyahat acentası taşımacılığı ancak bunlardan havaalanından işte Bodrum a gidip 3-5 kişi alıp getiriyorlar, yalnız bunları bi D-2 belgesi diye bi belge istiyorlarmış, Bu çocukta daha 3-4 senelik bir ııı taşıma acentası çocuk, diyor ki Bodrum havaalanından diyor bizim Konya lı benim bi dostumunda damadı bu çocuk, Abi diyor, orda Emniyet yetkilileriyle konuşsan benim gibi olanları diyor ceza yazmıyorlar, bana her defasında ceza yazıyorlar, yani bana orda bir havaalanındaki bir Emniyet yetkilisi ile diyor görüşmemi sağlasalar durumumu arz etsem diyor, bende bu işten diyor bir ceza verme işinden kurtulsam, yani bunu benim gibi başkaları yapıyor,ama bana ha babam ceza yazıyorlar diyor” dediği Candan’ ın “Çocuğun ismi neydi abi ?” dediği K. AYDIN’ ın “Ali SAPMAZ” dediği Candan’ ın “BEN ŞİMDİ BODRUM KAYMAKAMINA TELEFON EDECEM” dediği, Tape Kayıt No:6613 sayılı görüşmede Candan isimli şahsın K. AYDIN’ ı arayarak Bodrum Kaymakamı ile görüştüğünü  ve Bodrum Kaymakamı’ nın A. S. isimli şahsı çağırdığı,

Tape No:6613 27.03.2008 tarihinde  Candan ile yaptığı görüşmede özetle; CANDAN’ ın “Abi şimdi ben Kaymakam beyle görüştüm” “Gelsin dedi benim yanıma bi anlatsın derdini, Bodrum Bodrum mu yapıyor, havaalanı mı yapıyor yanlışlık varsa diyor düzeltelim” dediği, K.AYDIN’ ın “Tamam canım” dediği, CANDAN’ ın “Benim selamımla gitsin” dediği,  

Tape No:6614 27.03.2008 tarihinde  Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “…Candan Bodrum Kaymakamıyla konuşmuş” “Kaymakam bey demi ki gelsin bana derdini anlatsın demiş” “Candan EREN beyin selamıylan,” “Şeyini söyle ... Başmüfettişi” “Ali ye söyle de gitsin hıh gitsin şey yapsın” dediği,  

Tape No:6615 27.03.2008 tarihinde Sezgin.. ile yaptığı görüşmede özetle; SEZGİN’ in “Kaymakam beyin makamındaydım özür diliyom, şimdi gördüm” dediği K.AYDIN' ın  Önemli değil önemli değil canım benim ben ııı sen ne yapıyorsun dedim, ORAYA GELEN SİZE GELEN ÇOCUKLAR AKLI BAŞINDA İNSANLARDI,” “ORDAN SİZE ZARAR ÇIKACAĞINI, ONLARIN SİZE ZARAR VERMEYECEĞİNİ DÜŞÜNÜYORUZ VERMEZLER ANLADIN MI, onlar aklı başında insanlardı” “… o işlerden sizinle ilgili olan hadiselerden haberlidir, tamam” dediği, SEZGİN’ in “BİZ ONDAN ONDAN ZERRE KADAR ŞÜPHEMİZ YOK Kaymakam bey zaten Ankara ya geldiğinde beraber diyor, Kemal beyi bi ziyaret edelim,” “Bir emriniz olursa” “Bu ülke için bu vatan için emirlerinizi bekliyorum” dediği K.AYDIN' ın “Sağol sağol, bu milletin evlatlarını bu vatan için, yapamayacakları şeyin olmadığını biz biliyoruz canım benim” “Zaten zaten onu bildikleri için düşman panik halindedir rahat gezmiyor” dediği, SEZGİN’ in “Onlar diyor ki bu ülkenin çocukları bi kıpırdanışla kendilerine dönecekler” “Emirlerinizi bekliyorum” dediği K.AYDIN' ın “Sağol gözlerinden öpüyorum, Kaymakam beye hürmetler sağol canım benim, öpüyorum” dediği, 

Tape No:6619 06.04.2008 saat:19:16 de Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; E. OVALI’ nın “bugün akşam Slaytlarımı bitiriyorum yarın Sancar gelecek Sancar a da veriyorum CD de Sancar yarın uçakla gelecek o dersten sonra bi şekilde size iletiriz abi, yani güzel hazırlardım 70 tane Slayt görüntüleriyle yaptığımız işlerle bilmem ne” dediği K. AYDIN’ ın “İnşallah birgün sizin karşınıza Resmi Üniformalı Komutanlarda gönderem siz inanacaksınız, Komutan gönderecem sizin karşınıza geleceklerki  Üniformalı Komutanlar gördüğünüzde iyice kanaat getiresiniz Mevlüt ile senin oncak ona inanmanıza ihtimal var” dediği E. OVALI’ nın “Öyle bişeyimiz yok abi biz sade senin senin için tedbir aldırtmaya çalışıyoz abi” dediği K. AYDIN’ ın “Siz yav sizin gücünüz benim için tedbir almaya yetermi ya, ya sen kendini sen kendini sen kendini koruduğunumu zannediyorsun İsrailli Ajanlar peşinden geçiyo , Trabzonda İsrailli Ajanlar MOSSAD Ajanları peşinden geziyordu  bu Devlet tespit edebildinmi sen bilebildinki kim adam geldi o gün benimle konuştu gitti Özel Kuvvet Subaydı lan, geldi konuştu gitti benimle, beni dinledi gitti adam, siz nerden bileceksiniz ne olduğunu adamın, Benim dışımda hiçkimseyle sır paylaşmayacaksın, bu Mevlüt le hiç paylaşmayacaksın, Mevlütle Hakan la  hiçbişey konuşmayacaksın” dediği,

Tape No:6622 14.04.2008 saat:15.40 da Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısla yapılan görüşmede özetle; D.A.ÖZOĞLU’ nun “dosya ya ulaştı heralde değil mi” dediği K. AYDIN’ ın dosyanın yerine gittiğini söylediği, D. A. ÖZOĞLU’ nun “Ercüment’ in  Dalan  filan hikayesi  vardı ya, bir bilgi  var mı” dediği, K. AYDIN’ ın “Ercüment e demişki   o Dalan denen alcak ben zaten paşayla görüşüyorum ben orayla görüşüyorum  her hangi bir şeye ihtiyaç yok” dediği, devamında K. AYDIN’ ın “3 gün  yetmez gene gidecem çünkü onu eğitmem lazım o adam hiçbir şey bilmiyor söylediklerimizi bilmiyor” dediği,

Tape No:6626 23.04.2008 saat:11:44 de B. K. ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Şimdi  her türlü baskı nın bir  otelde peçeteden  bilmem neye kadar kutudan falan olacak şimdi sana bu özel bunu söylüyorum şuanda da ihtiyaçları var bir  böyle ajansın büyük çaplı bir ajans bu bizimdir, ona şuanda acilen iş lazım, bu bizim başkomutanımız bizim talimatıdır emri” dediği B. K.’ un “Bizim elimizde 18-19 tane otel var abi onlarla gerek şeyleri sağlattırırım” dediği K. A.’ ın “şimdi bunu yaparsam bu öncelik sırası şimdi telefonda ancak bu kadar  söylüyorum, ben sana telefonunu vericim kardeşimin Kenan Temizel diye bir kardeşim seni arıcak tamam mı, bunlar özel adam biliyorsun” dediği,

Tape No:6627 23.04.2008 saat:11:55 de K.T. ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “ben Hatice Bahtiyar Ali bey Ali Özoğlu bey  vasıtası..” dediği ve akabinde B. K. isimli şahsın cep telefonu numarasını verdiği ve “Kemer Kemerde serbest muhasebecilik yapan bi kardeşim var, 10-15 tane otelinde şeylerini  yapıyor orda da sözü geçer” dediği, 

Tape No:6632 25.04.2008 saat:18:31 de Mehmet Ali ÇELEBİ ile yapılan görüşmede özetle; M. A. ÇELEBİ’ nin “arkadaşalarda beni ısrarla bir yere  davet ettiler bugün ben müsade isteyecektim” dediği K. AYDIN’ ın “kolay gelsin işleriniz arkadaşlarına ne söyleyeceğini biliyorsun mesele yok” dediği M. A. ÇELEBİ’ nin “Tabi tabi teğmenleri bugün topluca yakaladım” dediği, K. AYDIN’ ın “Teğmenleri topluca yakaladınmı hepsini ıslah et” dediği, 

Tape No:6633 26.04.2008 saat:16:38 de sayılı Ş. B. ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “6 tane kahraman kardeşim var onlarla ders çalışıyorum Türkiye üzerine dersimizi dünya ölçeğinde çalışıyoruz ne yapalım bize de bu iş düştü” dediği anlaşılmıştır. (Kemal AYDIN’ ın Teğmenler Grubu olarak bilinen M. A.ÇELEBİ, Noyan ÇALIKUŞU, Eren MUMCU, Yaşar TOZKOPARAN ve Önder Koç isimli şahıslarla birlikte ders işlediği değerlendirilmektedir)

Tape No:6637  12.05.2008 saat:21:15 de Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Valla benim özel kuvvetlerim hizbultahrir tahrir in belgelerini falani filanı topladılar, belgeleri ... saydamaları alıp getirip şuanda masanın üstünde yığılı gergili taksici şoförle konuşurken Hizbultahrirci olduğunu anladı telefonunu aldı ondan o bizim çiroz, o Noyanla birlikte pazar günü  cumartesi pazar kayda aldılar resimlerini çektiler adamın  tamam saydamları  aldılar dergileri aldı geldi” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Mehmet Ali mi Mehmet Ali mi becerdi bu işi, abi ben sana söyliyim o çocuk valla geleceğin GENEL KURMAYI” dediği, 

Tape No:6643 19.05.2008 saat:18:55 de Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Bizde Eren komutan Haydar, Çelebi komutan evde oturduk aç karnımızı doyurduk sabahtan beri evde konuşmaktan şimdi çay demledik içiyoruz dedik ki gelsin o da gelsin” dediği, 
Tape No:6644 ve 6645 20.05.2008 saat:10:49 de gelen mesajlarda; “Neriman teyze iyi aksamlar bunu bildirmek zorunda oldugum icin yazıyorum bizim Emre dun aksam iki bira icip nizamiyede utgm e yakalan” yazdığı,

Tape No:6647 de 27.05.2008 saat:09:29 da M. T. ile yaptığı görüşmede özetle; M. T.’ ın “Kemal abi o Aselsan oldu, Paşa şey yaptı bizi de referans yazdı, Aselsan tamam kontenjan almışlar abi sen bilde çocuğa söyleme tamam o iş bitti yani” dediği,

Tape No: 6648, 6649, 6650, 6651 ve 6652 20.05.2008 saat:16:14 de Emre isimli Kara Harp Okulu öğrencisinden gelen mesajda; “urum ciddi mali (Mehmet Ali ÇELEBİ olduğu değerlendirilmektedir) ama hatanin büyügü bende..Alay komutanina kadar gitti olay..Komutanlarin karsisina çikip mahcup olacagima okula girmem intihar ederim daha iyi dedim o aksam,.Tutanakta bu da yazili..Istemezdim böyle olsun ama oldu bir kere..Size mahcup olmak zoruma gitti çaresiz kaldim nizamiyede..” yazdığı,

Tape No:6653 21.05.2008 saat:14:03 de Hatice BAHTİYAR ile yaptığı görüşmede özetle; “Yaptığınız işler kimin işi, kimin işini yapıyoruz canım benim, bu milletin işlerin değil, bu varlığı yaşatmak için mücadele etmiyor muyuz, o gün Tarhan kitapevine girmiş çocuklar  Harbiyeli çocuklardan ... ŞİFRE ÇÖZÜLDÜ (Durmuşu Ali ÖZOĞLU’ nun Kitabı) arıyormuş birisine orda sormuş aynen şunu söylüyor ordakiler bakınız şu propagandayı da yapıyorlar Toplumsal Dönüşüm Yayınları battı Harbiye ikinci sınıfta ama Kemal amcasının şeyinden geçmiş onlara demiş ki Türkiye Cumhuriyeti Devleti batarsa Toplumsal Dönüşüm Yayınları da batar” dediği, 

Tape No:6656 27.05.2008 saat:12:31 de Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; D.A. ÖZOĞLU’ nun “Ve mesele milletimiz Kıbrıs a gittim geldim bu arada abi Rum kesimine falan geçtim” dediği K. AYDIN’ ın “Türk kimliğiyle sokmuyorlar Rumlar şeye sadece Kıbrıs kimliğiyle sokuyorlar Kıbrıs kimliği mi aldık” dediği D.A. ÖZOĞLU’ nun “hiç kimlik almadık abi yani oraya bi tane kapıdan mı girmek zorundaydık, ondan sonra çıktık geldi o dondurma yediği yer var ya Talat ın filan pezevenk, Yorgo nun dondurmasını yedi, Orayıda yerler bir ettik abi kapıda ne birleşmiş milletler askeri mudahale edebildi nede Rum askeri mudahele edebildi ondan sonra biz döndük sırtımızı geri Rum kesiminin içinden volta alacağımızı aldık geldik orda Kıbrıs taki gazeteler yazıyor ki ee şeyi Rum kesimi şeye uğradı saldırıya uğradı falan diye kim oldukları belli değil yerler bir ettiler dondurmacıyı diye bi tanesi yazmış Talat yardım et dondurmacını dövdüler diye manşet atmış. 19 mayısta da güzel bir miting yaptık orda ordaki o hainler 19 Mayısı protesto etmişlerdi, öğretmenler falan katılmadı hükümet katılmadı şerefsizler” dediği Kemal AYDIN’ ın “biz sahibi ortada durduktan sonra yani kiracıların eylemleri yaptıkları önemli değil” dediği D. A. ÖZOĞLU’ nun “KİRACILARI TAHLİYE EDERİZ ABİ” dediği, 

Tape No:6662 31.05.2008 saat:13:09 de Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Şimdi bende çıktım Komutanlarda oturdular beni bekliyolar, Mehmet Ali Komutanla Noyan Komutan” dediği görüşme esnasında K. AYDIN’ ın Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU ile buluştuğu ve telefonu Noyan ÇALIKUŞU’ na verdiği, Noyan ÇALIKUŞU’ nun “İlmen ve fikren işte hem Özel Kuvvetlere hemde inşallah Kurmaylık için çalışacaz yani” dediği Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Kurmaylığa hazırlanıyosun değilmi, Aman onu ihmal etme, Kurmay olmazsan asla bu iş yürümüyo” dediği N. ÇALIKUŞU’ nun” anlattınız hakkaten dedikleriniz tamamiyle doğru mutlaka Kurmay olmak lazım evet” dediği Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Kurmay olmadımı bu iş yürümüyo yani siz kurmay olmazsanız olamazsanız biz nöbeti kime devredecez, Noyan şunu asla unutmayın, bunu arkadaşlarınızada mümkün olduğuncada anlatın hissettirin askerlik sadece üniformayla olmuyor, Kışlada görev yapmakla olmuyor, yani sizler Kurmay olacaksınız en iyi asker olacaksınız günü geldiğinde o üniformayı üzerinizden çıkartmanız gerektiğinde çıkartıp gene askerliğe devam edeceksiniz” dediği daha sonra N. ÇALIKUŞU’ nun telefonu M.A. ÇELEBİ’ ye verdiği D.A.ÖZOĞLU’ nun “Gözlerinden öpüyorum Mehmet Alicim, Noyanı sana emanet ediyorum, Noyan ın biraz daha böyle ayaklarının yere basması lazım, Onun içinde biraz daha senden ona sahip çıkmanı istiyorum” dediği, 

Tape No:6663 02.06.2008 tarihinde AYDOĞAN ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “… ülke için endişelere hat safhada olan büyüklerimizle falan sohbet ediyorduk böyle, sende biliyorum ki orda ediyorsun Salihli de ediyorsun sohbeti” “Yolun yolun sonuna geldik merak etme” dediği, AYDOĞAN’ ın “Özgür le konuştum mu abi sen” dediği K.AYDIN' ın “İşte o günden sonra daha konuşmadım Özgür le” dediği, AYDOĞAN’ ın “Dün beni aradı” “Iııı dedi ki, ben dedi sana yanlış insan getirmişim dedi” dediği K.AYDIN' ın “Özgür dürüst bir çocuk” dediği, AYDOĞAN’ın “… dedi yanlış insan göstermişim sana dedi, şimdi dedi yalnızım dedi, olsun dedim önemli değil dedim, şimdi yanlışı görebilmişsin ya dedim” dediği, K.AYDIN’ ın “Mustafa Kemal de yalnızdı, yalnız yaptı işleri” dediği, AYDOĞAN’ ın “Yani, merak etme dedim konuşuruz, canını sıkma” “Kendi kendine anlamış yani ben acaba” dediği K.AYDIN' ın “Özgürü eğit... Özgü ü eğitmeye devam, Özgür ıııı güzel, bu milletin güzel bir evladı” “O bilgilendirmeye, onları doğru bilgilerle donatmaya devam edeceğiz bizim görevimiz o” “… ışık yakında ışık parlayacak, çok mükemmel, canım benim” dediği, 
Tape No:6664 03.06.2008 saat:18:49 de Elyar ile yaptığı görüşmede özetle; Elyar’ ın K. AYDIN’ ı Kanada’ dan aradığı ve  “Türkiye den gelenden sonra, Türkiye nin Devleti bura bir mektup gönderip Kanada ya” dediği K. AYDIN’ ın “Hayır öyle, BANA BAK ŞİMDİ BANA TELEFONDA ANLATMA” dediği görüşmenin devamında Elyar’ ın Kanada’ da yaşadığı problemleri Kemal AYDIN’ a anlatmaya çalıştığı K. AYDIN’ ın ise ısrarla telefonda görüşmek istemediği,

Tape No:6665 03.06.2008 saat:19:01 de Metin ile yaptığı görüşmede özetle; Metin’ in “Elyar la görüştünüz demi ? Beni de aradı ki ya noldu aranız, ııı rahatladın mı yoksa” dediği, K. AYDIN’ ın “Öpüyorum seni konuşuruz sonra” dediği daha sonra “Elyar a kızıyorum Elyar a kızıyorum, ELYAR ORDA NE HALT ETTİ Kİ VATANDAŞLIĞINI ZORLAŞTIRIYORLAR, ne hal etti ki vatandaşlığını zorlaştırıyorlar,şimdi telefonda olmaz öpüyorum” dediği,

Tape No:6666 04.06.2008 tarihinde MUSTAFA ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “… Kemal abinin başına sardığı işlerin akıbetini soruyorum” dediği, MUSTAFA’nın “ABİ İŞTE O PERSONELDEKİ HALLOLDU” dediği K.AYDIN' ın “Personeldeki halloldu mu” dediği, MUSTAFA’ nın “Halloldu evet abi” dediği K.AYDIN' ın “Eyvallah,ş eyide şu Metin in işini hadi ,yani İran ca ismi Mehdi olan” dediği, MUSTAFA’ nın “Bunu işte bi Mehdi KARACAN la ilgili bi araştırıyoruz bugün yarın bi çözüm bulacaz abi” dediği K.AYDIN' ın “Canım benim onu bi halledersen ellerinden öper yani” dediği, MUSTAFA’ nın “İnşallah inşallah abi” dediği K.AYDIN' ın “… şu yanımda bi Kızılay Teftiş Kurulu Başkanı var Hasan SİVRİKAYA” “Trabzon ludur Akçaabat lıdır senin gibi çok sevdiğim, tanıyor musun Mustafa yı bilmiyor, şey Hasan ı tanıyor musun Mustafa cığım bilmiyom” “Şimdi benim çok kalite bi kadeşimdir, esasında o Muğla işi, o o o bana intikal ettirdi niye sen ettirmiyorsun senle bi gün bi araya getirimde” dediği, 

Tape No:6668 04.06.2008 saat:18:20 de E. MUMCU ile yaptığı görüşmede özetle; E.MUMCU’ nun “Bende kura çektim Kemal amca, Hakkari Yüksekova Dağ Komando Taburu güzel istediğim yerdi zaten,iyi oldu yani denk geldi” dediği K. AYDIN’ ın “Ankara da mısın” dediği E. MUMCU’ nun “şimdi şeydeyim piyade okulundayım, kuradaydım yeni çıktım, dedim bi arıyım diye” dediği,

Tape No:6669 05.06.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “Şimdi yukarı geldik Noyanda bugün bi teymen pilot teymen kara havacı bi motosiklet kazasında ölmüş cocukları” “Beraber cıktık yukarı geldik konuştuk burdada yukarda otururken büyük komutanın büyük insanın Mustafa Kemal askeri ancak böle olunur kurban olurum” dediği, D.A.DEMİR’ in “DİYARBAKIR EE BİRİFİNGİ İŞE YARAMIŞ DİMİ ABİ” dediği K.AYDIN' ın “Orospu cocuklarının hepsi aynı yerdeler Türkiye cicek partisi degilmi” “Mustafa Kemalin catallı kazıgını münasip yerinize sokacaz ororspu  dölleri” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “… Ömerle görüştük” “Ondan sonra biraz siyesete girdik” “O girdi yani biz degil” “E İşte Tayip Erdogan yiğit bir adam deli kanlı bir adam oldugunu  filan bahsettti dogrudur dedik ondan sonra Cankayayıda aldık filan dedi” “Dedim hayırlı olsun yani icimden diyorum burda iş konuşacaz senle yoksa senin ebeni bellerim ya …” dediği K.AYDIN' ın “Yok canım bırak onları o iş benim işim ya” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ unn “Nasıl dayandıgımı yanımdakilerde şaşırdı ama” “İçimdende dedim yakında sen boyunun ölcüsünü alırsın” “ee iş konusunda şey oldu kemal abi ee işte” “Ee işte Başka bir ajansla anlaşma yapmıştık  filan dedi” “Söle di ajansı işte onun dışında başka yere iş veremiyoruz filan dedi” “Söledigi ajans yabancı sermaye” “ee hemen arkadaşlar onun bilgisini verdiler” dediği K.AYDIN' ın “Ortagıda genel başkanlarımıymış ortagıda genel başkanlarının ogluda ortakmış” dediği, D.A.ÖZOĞLU’nun “dedim işte farklı projeler olursa filan dedi belki iş yönlendirebiliriz filan şirketle ilgili dosya filan dedim tamam şirketle ilgili dosyaları arkadaşlar hazırlayıp size mutlaka vericekler dedim” “Cıktık zaten hepsi burnundan soluyodu orospucocugu diyo Türklükten bahsediyo masada hurma var diyo memleketin kirazına kayısısına ne oldu lan diyo” “…bize tabi ikram edemediler cok ürktü Ömer Genel başkan ordaydı” “Genel başkan millete bir hava attı beni gördü şöle bir durdu tokalaşıyım mı tokalaşmayımmı en son tokalaştı” “Ee Ömer şey dedi işlerinden falan bahsetti dedim ki kızılay kızılay olalı  gölcük depreminde Kemal bey döneminde orda cok şey yapıldı biz dedim bunları biliyoruz  dediki zaten Kemal abi yetiştirdi bizi dedi ben onun asistanıydım dedi dedim tahmin ediyorum …” dediği K.AYDIN' ın “size minnettarız canım benim” “SİZ OLMASAYDINIZ BİZ DEVLET SAHİBİ OLMAYACAKTIK” “Aşağıdakilerinde yakasını da bırakmıyoruz” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Abi bu gün herkeze gider yapıldı işte” dediği K.AYDIN' ın “… kapıdan ayrılmıyoruz aşağıdakilerinden pacalarına yapıştık” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “....... cumhurbaşkanlıgını köşkünüde aldık diyen deyyuslar” dediği K.AYDIN' ın “… Neriman kardeşim baş komutanın dünyanın aklını dumura ugrattıgı o benim söledigim terbiyesiz cümleyide sölemiyor Ben diyorum ya dünyanın aklı götveren oldu” “Nerman kardeşimin ve noyanında noyan komutanın da ellerinden öpüyorum” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Kimlik üstündemi bitti olay”dediği K.AYDIN' ın “Eyvallah kimlik üstümüzde” diyerek telefonu yanında bulunan NERİMAN AYDIN’ a verdiği, D.A.ÖZOĞLU’nun “Kimlik üstündeyse bitti abi” “Üniformaya gerek yok ki” dediği N.AYDIN’ ın “…biz beraberiz aslında ne güzel işler yapıyosunuz” “Eyvallah Diyarbakırda” “Ne güzel olmuş” dediği, D.A.ÖZOĞLU’nun “İşte böledir bu işler hep” “Diyarbakırda konuşursun” “Gelir istanbulda ankarada dünyaya meydan okursun” “Saol ablası nekadar cok hakkınız geciyor milletimize” dediği, N.AYDIN’ ın “Vazifemiz bu bizim abla vallaha hiç” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Keşke vazifelerinin sizin hatırladıgınızın yaptıgınızın binde birini hatırlayanlarda yapsaydılar” dediği, N.AYDIN’ ın “İşte bak hemen yanı başında  bitanesi bekliyo nöbeti devir alacak nöbeti” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Dünya bugün mafu perişan oldu” “Aytekin ilac yazmış konferansın biten saniyelerinde abla ne oluyor orda” “… Abim ona devrekten bir tefdiş esnasında bir baston getirdi evdeymiş kullanmıyo ablası ben yaşlımıyım diyo” dediği, 

Tape No:6670 06.06.2008 saat:17:29 da Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Geliyorsun de mi ?” dediği, N. ÇALIKUŞU’ nun “ben yalnız direk şeye gidiyorum Kemal amca, Iıı şimdi arkadaşla o tarafta oturuyor, sizin o tarafta Çankaya ya Üniformalıyız üniformalıyım ben, Çelebi yanında demi” dediği, 

Tape No:6671 06.06.2008 tarihinde M.ALİ ÇELEBİ  ile yaptığı görüşmede özetle;K.AYDIN’ın “Nerde bu Komutan” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Kemal amca gelecem ben, şimdi yoldayız biraz trafik sıkışıkda” dediği K.AYDIN' ın “…şimdi Noyan yukarı çıkacak diye bende dedim seni bekleyim” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “İşte Noyan yukarı çıkacak beraber gidebilirisiniz yani siz, Kemal amca” dediği K.AYDIN' ın “Sen eve gide yani bana geleceksen bekliyecem” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “45 dakika alır” dediği,  

Tape No:6672 06.06.2008 tarihinde AYDOĞAN/EMİNE ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “İKİ TANE TÜRK KOMUTANLA OTURDUK NOYAN KOMUTAN CELEBİ KOMUTAN TAMAM MI” “Onlarla Ablan var bide ben varım eve de gitmiyoruz zaten gerci bizim hanımda cok şikayetci degiller hanım yengen o manada şanslıyız siz okadar benim kadar şanslı degilsiniz” “Bak evime bak madem derviş olacaktın niye evlendin” “Şimdi sende madem bu işlerle ugraşacaktın neden evlendin” dediği, AYDOĞAN’ ın “…bizde mutlaka ki komple insan olmak istiyoruz olabildigimiz kadar hem üreten” dediği K.AYDIN' ın “… hanımlar erkeklerini sadece kendilerine ait olarak algılıyorlar” “Kötülük burda biliyomusun” “Bak bu akşam dün gece her gece onbirden evvel gitmiyorum bu gecede eve gitmiyorum cocuklar teğmenler burda noyanın ailesi burda yok ama mehmet alinin ailesi Ankarada  biliyomusunuz” “Şimdi onlar burda oturdular sabahleyin belli ki ikiden aşagı yatmıyacaz bidefa yani ee gerisi şimdi Emine bunları duysun şimdi belli ki ikiden aşagı yatmıyacaz Mehmet alinin ailesi de ankarada annesi babası kardeşleride ankarada bak şimdi Neriman ablanın evde yukarda Cankayada Cumhurbaşkanlıgı köşkünün yanındayız seslerimiz duyuluyo tabi” “Bunları ben özellikle sana diyorum lazım olacak diye” “…Aydoganın cok özel bir adam oldugunu gelicem kardeşime misafir olucam geldigimde güzel kızım Emineye söliyecem” “…Aydoganın yaptıgı iş kutsal iş onun cocuklarına mükafat olarak dönecek benim cocuklarıma döndü biliyomusun” dediği, AYDOĞAN’ ın “… zaten onları sevmeseydik onlara deger vermeseydik” dediği K.AYDIN' ın “Bu işlerle ugraşmazdık ki” diyerek telefonu yanında bulunan NERİMAN AYDIN’ a veridği, AYDOĞAN’ ın “Şimdi hocamız aslında bizi tartıyo” “Yani bizim parayla pulla işimiz yok ki” “… biz insanlara büyük hizmet edelim talebimiz o yönde” dediği, N.AYDIN’ ın “Talebimiz şu devletimizi yönetmek en büyügü bu degil mi bu” “O GÜNLERDE COK YAKIN TANKLAR HAZIR BURDAN SANA ŞEY OLSUN” “Buda sana müjde” dediği, AYDOĞAN’ ın “ONLAR HAZIRDIR ZATEN AMA BİZDE HAZIRIZ BİZDE” dediği, N.AYDIN’ ın “Onun için bizi cok seviyolar haberin olsuncok sevgileri var sana” “Hergün hatırlatıyorum biz sizden önce başladık diye” “Miletimizi cok seviyolar Ata gibi seviyolar Mustafa Kemal gibi seviyor bizleri bizde onları aynı” dediği, AYDOĞAN’ ın “Asker oldumu cok düzgün komutanlar denk geliyo” N.AYDIN’ ın “…noyan komutana annen dediki sizi ben cocuklara ünüformalı görmek istiyorum …” “Bugün geldi burüvelerini takmış keskin nişancı aynı zamanda komando annen varya aşık oldu noyana” dediği, AYDOĞAN’ ın “Biz böleyiz biz Mustafa Kemalin askerleriyiz diyorum” “Ya insanlarımızın gönlünde o kadar cok şeyler var ki sadece” “Bir araya gelmek için” “Bir kıvılcım bekliyolar” “Şimdi o mecliste yemin edipte” “Vatan millet işte namus” dediği, N.AYDIN’ ın “Yeminini tutmayanlar ha” “… arkalarını dönüp baktıklarında arkalarında bir tek millet evladı bulamayacak o hayinler” “Diyeceklerki BİZE YİRMİ MİLYON OTUZ MİLYON İNSAN OY VERDİ HANGİSİ OLURSA OLSUN CHP Sİ, MHP Sİ ANAVATANI BİLMEM NESİ AMA ARKALARINI DÖNDÜKLERİNDE BİR TEK MİLLET EVLADINI ARKALARINDA BULAMAYACAKLAR” “Hizmet diye ihanet ettiklerini millet bilecek inşallah” “Biz diyoruz biz diyoruz Sefa Merve olsun diyoruz onlar yönetsin  diyoruz inşallah memleketin çocukları yönetsin annen diyoki Allah  size kısmet ederse Devletinizi yönetmek bu milletinizin cocukları arasında asla ayrım yapmayacaksınız A konuşuyom dedim ki  yav bu vatan bizim varmı gitcek bir yerin” “Ne yapmak istiyosun ne yapmak istiyosun evet” dediği, AYDOĞAN’ ın “Ya niye biz birbirimize sahip çıkmıyoruz niye kimliğimizin biz  bak bırak şunu bunu Biz önce Türk milletiyiz” “..... haketmeyenlerin hali ne olacak” “Zaten akıllarını başlarına topluyolar sadece ablacım bu milletin sadece üç beş tane Ermeni dönmesi şimdi oğuzumuz seranı varya” “Son yazı mütiş bir yazı güzel bir tespit” dediği, N.AYDIN’ ın “ZARAYA DİYORUM Kİ GECE YARISI SENİ CAĞIRA BİLİRİZ MECLİSE BİZE ŞARKI TÜRKÜ SÖLERSİN SABAH SAAT DÖRTEN SONRA” dediği, AYDOĞAN’ ın “Ya yeminle ve asla şikayet yok” dediği, 

Tape No:6673 07.06.2008 saat:18:43 de Haydar ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal AYDIN’ ın “Mehmet Ali abinle Noyan abinle işte ders çalışıyoruz,gezdik döndük eve geldik, Fatma halan,Noyan Komutanın,Çelebi Komutanın öpüyoruz seni” dediği,

Tape No:6674 08.06.2008 tarihinde SERDAR ile yaptığı görüşmede özetle; SERDAR’ ın “Polis Serdar” “…Ankaradayım Afganistana a gitmek üzereyim abi, şey ııı gidiş hazırlıklarındayımda, …” dediği K.AYDIN' ın “… benim Allahım tam Allah sizin ki gibi yarım yamalak değil” “Sizin Allahınız pazarlarda satılıyor falan satılıyor ama bizim Allahımız tam,o bi yerde satılmıyor adamın ayağına böyle doluyor Serdar,tamam mı” “…Serdar Emniyete girdikten sonra Serdar ı daha görmedim, 10 sene geçti , 10 seneden de fazladır belki” dediği, SERDAR’ın “Telefonlarla ııı çok görüştük abi ya” dediği K.AYDIN' ın “…çok yakında soracam sana, çok yakında sorarım görürsünüz o zaman,10 sene 5 seneyi görürsün tamam mı” dediği, 

Tape No:6675 09.06.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ ın “… Devlet sahibiyim hamdolsun,Türkiye Cumhuriyeti Devleti ayakta o zaman iş....” “Düşmanı düşmanı dumura uğratmak bizim görevimizdir Türk milleti” “…Atila batısını, Sultan Alpaslan doğusunu, Mustafa Kemal güneş batmıyanını,şimdi diğerini de Yaşar BÜYÜKANIT yıkıyor mesela” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Puştluklardan fırsat bulupta gelemiyoruz ki,etrafımızı her tarafı puştlarla örülmüş yani” dediği K.AYDIN' ın “Önemli değil hepsinin sonu gelecek” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Şu puştlardan bi gedik bulupta kaçalım diye çabalıyoruz” dediği K.AYDIN' ın “Vatansızlar, puştlar, alçaklar, Türk düşmanları bizim hayatımızı anlamlı kılıyor onun için olsunlar ki” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “… BU GÜNLERDE DAHA GÜZEL HABERLER DUYACAZ ABİCİM” “Daha güzel haberler duyacaz” dediği K.AYDIN' ın “…Mustafa Kemal var olsun o ,onu hiç bir zaman ... canım benim” dediği,  

Tape No:6676 09.06.2008 tarihinde X ŞAHIS  ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN’ın “Değerli abi ellerinden öpüyorum Kemal AYDIN” “…bi sesini duyayım abimin bi emri var mı” dediği,  X ŞAHSIN " Görüyorsun işte görüyorsun hali malum yani, Cumhuriyetin kurucularına düşman bir kadro” dediği K.AYDIN' ın “HEMDE NASIL DÜŞMANLAR ABİ NASIL DÜŞMANLAR ABİ YA” “…yalnız Allah bırakmayacak o işini yaparda biz işimizi yapacaz” “… ya Türk milletine ne düşmanlıklar yapıyorlar görüyorsun abi” dediği,  X ŞAHSIN "TÜRK YOK ZATEN, OSMANLININ YAPTIĞINI BUNLAR YAPIYOR” dediği K.AYDIN' ın “Osmanlının yaptığını aynen yapıyorlar” dediği,  X ŞAHSIN " AYNEN YAPIYORLAR OSMANLI EN BÜYÜK TÜRK DÜŞMANIYDI” “… inşallah sahipsiz kalmaz bu memleket” dediği K.AYDIN' ın “KOYMAYACAZ ABİ, KONMADI İŞE NASIL, SAHİPSİZ OLUR MU ABİ BİZ VARIZ CANIM ABİM…” dediği,  X ŞAHSIN "Bunlar Alllah a da düşmanlık yapıyorlar” dediği K.AYDIN' ın “… bunlar Allah a da düşmanlar çünkü bunların Allah dediği Allah la bizim Allahımız aynı değil” “Alçaklar siyonistler,yahudiler tabi adi yahudiliğin hahamları,hahamların yazdığı tevratın gerekleri” dediği,  

Tape No:6677 10.06.2008 tarihinde AYDOĞAN ile yaptığı görüşmede özetle; AYDOĞAN’ ın “Iııı bugün siteyi okudum da” “… Kazım TEMİZEL yazmış,Tayibin ııı Edelmanda 4 tane bankada 7 milyar dolarlık hesap” “Hee 7 milyar dolarlık 4 tane bankada hesabı varmış” dediği K.AYDIN' ın “SEN MERAK ETME ONLAR ONLAR AÇILMIŞ DEĞİL, ONLAR TÜRKİYE DE ÇALIP GÖTÜRDÜKLERİ PARALAR” “BİZ O PARALARI KİMLER ÜZERİNDEN GİTTİĞİNİ KİMLERİN ÜZERİNDE OLDUĞUNU BİLİYORUZ” “AMA DEVLET BİLGİLENDİRİYOR, YANİ TEŞEKKÜR EDİYOR, O BİLGİ O BİLGİ ÇOK ÖNEMLİ BİLİYO MUSUN CANIM BENİM” “… ben size 6 sene, kaç sene oldu seninle tanışalı ne dedim, MERAK ETME TÜRKİYE NİN BORÇLARINI TÜRKİYE SOYANLAR ÖDEYECEK, ONLARI ÖDETTİRECEZ DEMEDİM Mİ” dediği, AYDOĞAN’ ın “Onun için ııı şey yok ... yok zaten sen varsın” dediği K.AYDIN' ın “… Devlet var Devlet canım benim” dediği, AYDOĞAN’ ın “Çok şükür o Devleti biz yüceltecez inşallah” dediği K.AYDIN' ın “… bize ııı bizi devlet sahibi yaptı ve biz o yaptığı varlık üzerinde ancak hayatımızı idame ettirebiliyoruz” “Biz ne yapabilirdik ki, biz nasıl kendimizi koruyabilirdik ki canım benim” dediği, AYDOĞAN’ ın “Yani, şimdi bize düşen görev,ııı onun bayrağını taşımak” “Hainlere asla fırsat vermeden” dediği K.AYDIN' ın “Aynen öyle ,hainlerin anasını sikerek,fırsat vermenin ötesinde şimdi bi de analarını sikecez,hainlerin” dediği, AYDOĞAN’ ın “… bu millete diyom ihanet kim ettiyse ama kimdir, kişiliği ,sıfatı ,görevi ne olursa olsun,ya bunların hepsinden hesap sorulacak ve mutlaka sorulacak” “… BU MİLLETE KİM İHANET ETTİYSE KİMLİĞİ KİŞİLİĞİ SIFATI HİÇ ÖNEMLİ DEĞİL,KİM OLURSA OLSUN,BİZ BUNLARA HEP SORACAZ …” dediği K.AYDIN' ın “… yürüdüğümüz yol durduğumuz şekil son derece önemliydi” dediği, AYDOĞAN’ ın “Asla yılmadık” dediği K.AYDIN' ın “Hiç şüphen olmasın ,ne niyet ettiysek,başta ve talip ettiysek o yürüdüğümüz yolda,Mustafa Kemalin açtığı yolda,neticeye gidecez düşmanların a... koyacaz” “TAMAM MI SONLARI GELDİ, HEPSİNİN AMINI SİKECEZ, TÜRK MİLLETİ İHANETİ HAK ETMEDİ, ORUSPU DÖLLERİ” “Bak bankalarda hesapların paraların kimler üzerinde olduğunu bile biliyorlar, Devlet demi” “Özgür o gün diyor ki ben yanlış adamla berabermişim diyor,telefon etti” dediği K.AYDIN' ın “… ,BENİM BU ÜLKEDE KİMLERLE RESİMLERİM ÇIKAR YARIN,YARIN DERLER Kİ BAK BU KİMLERLE BERABERMİŞ” dediği, AYDOĞAN’ ın “Çıkaramazlar,ıı çünkü biz işi bitirdiğimizde onları çıkarabilecek yerleri olmayacak” dediği K.AYDIN' ın “Evet çıkarsınlar,bak ne resimler görürsün,Ahmet TÜRK le resmimi görürsün” dediği, AYDOĞAN’ ın “Ama ona fırsatları olmayacak” “Yani ona fırsatları olmayacak, izin verir miyiz abi” dediği K.AYDIN' ın “O dağlara çıkarılan çocuklar ne güzel çocuklardı onlar” “NE GÜZEL AİLELERİN EVLATLARIDIR O DAĞLARDA, DAĞLARA ÇIKARILAN ÇOCUKLAR, ONLARI TÜRKİYE YE DÜŞMAN ETTİLER” “Biz onların bütün ipliğini bütün ipliğini kesiyoruz sen merak etme” dediği, AYDOĞAN’ ın “… bizim bu görevde olmayışımızın tek nedeni, ancak ölüm olur” dediği K.AYDIN' ın “… 4-5 sene önce söylediklerimiz,biz yani tesadüfen karşılaştıkta söylediklerimiz,şimdi 6 sene sonra geliyorlar,6 sene doldu ,yav sen ne yapıyorsun reis sen ne yapıyorsun,falan” “Kasıtlı söyledim ona aklı karışsın diye,ne yapıyosun Başbakan olacam dedim,onun için uğraşıyorum sonada geldik oğlum ben,şimdi şaşırdı” “… BEN TAYYİP ERDOĞAN BAŞBAKAN OLDU BU ÜLKEDE, MESUT YILMAZ, TANSU ÇİLLER, SÜLEYMAN DEMİREL” dediği, AYDOĞAN’ ın “Bi boka yaramaz şerefsizler” dediği K.AYDIN' ın “Ulan Ecevit tüh, o Turgut ÖZAL denen vatan Ermeni dönmesi Ermeni dölü çocuğu, onlar Türkiye nin Türkiye nin çivilerini çıkardılar, Ermeni dölleri” “ŞİMDİ BUNLARI ORTADAN KALDIRMA GÖREVİDE BENİM LAN İŞTE, ONU YAPIYORUM DEDİM” “Bunları ortadan kaldırma görevini yapıyorum lan” deiği, AYDOĞAN’ ın “BİZDE SANA YARDIMCI OLACAZ , HER ZAMAN YANINDAYIZ, HER ZAMAN” dediği K.AYDIN' ın “… o gün bana birileri diyor ki BU MAHKEME KARARLARINI SİZ Mİ ÇIKARTTIRIYORSUNUZ, SİZ DERİN DEVLET Mİ ÇIKARTTIRIYORSUNUZ, gülüyorum, ne dedim ben bunları başlangıçta birileri açıkladılar bu işlerin olmayacağını bende size bu işlerin olmayacağını söyledim,niye bizi götünüzle dinlediniz dedim” dediği, 

Tape No:6678 10.06.2008 tarihinde H.S ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN' ın “Şimdi sen Ercüment hocayla hiç tanıştın mı” dediği, H.S’ nin “Tanıştım abi ,ben genel merkezdeyim,nerdesiniz” dediği K.AYDIN' ın “Şimdi biz Ercüment hocayla beraber buluştukta, dedim ki yakındaysan, seni Ercüment hocayla” dediği, 

Tape No:6679 11.06.2008 tarihinde O.D ile yaptığı görüşmede özetle; O.D’ nin “Ben onur Zonguldaktan” dediği K.AYDIN' ın “onur gözlerinden öpüyorum şuanda celebi komutanda kolumda girdi yürüyoruz” “…sevgili onur güzel türk nasılsın” dediği, O.D’ nin “Giderken ben tek kardan bir kitap almıştım celebi teymenimde söylemiştim onu” “…kimse kalmamış çoğu kişi tayin olmuş zaten anlatıcak tek kişide bir kaç kişiyle degilde tümüyle konuşacagımız şekilde olur diye okul müdürüm var dı burda tayini çıkmamış kitabı kendisine hediye ettim BİR KAÇTA KONU KONUŞTUK BU KONU HAKKINDA SİTE HAKKINDA” dediği K.AYDIN' ın “Yapmak istediginizde herşeyi yapma sansınız vardır hiç acele etmiyosunuz önünüzdeki zaman önünüzdeki zaman size herşeyi yaptırmaya yeter sizin için zaman sıkıntısı yok siz cok gencsiniz onurum sizin önünüzde okadar cok zaman var ki canım benim anladın mı” dediği, telefonu yanında bulunan M.A.ÇELEBİ’ ye veridiği, O.D’ nin “Sağolun teymenim” “Paşam iyiyim yavv işte bir arayım dedim de bugünde kimse kalmamış buralarda” “OKUL MÜDÜRÜM VAR DI O KALMIŞ ARTIK BU KONULARI ANLATABİLECEGİMİZ BİR TEK O VAR” “Onada siteden bahsettim söle söle kitaplar var bunları ben aldım” “Almamdaki daha önceki beni  siz söyledim yani konuları daha önceden bilmedigimi bazı” “kitaplarla bazı şeyleri takip ettigimi” “Aslında bahsetigim yani takip ettigim şeylerin yanlış olup doğru yolu buldugumu falan diye” “E tabi şuanda ister istemez etkileniyo kitap önünde olunca isterseniz etkilenmeyin yani” “Milli egitim bakanı dedi şeyde kayma şeyde ilçede” “Müdürü falan” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “O ilden sorumlu” dediği, O.D’ nin “Eee onla görüşecez bir ara” “çünkü kendiside baya bir meraklıymış bu konularda meraklı de diysem öle kaynaklarda kitap hakkında duyulmuş ama” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Haa şifre çözüldü kitap sıkıntısı varmış kemal amca orda” dediği, O.D’ nin “… bu konu hakkında bire bir görüşüpte zaman kaybediliyo da hani onlar  daha farklı insanları burda cok tanıdıkları için bilinçlendirmek icin ee” “Ögretmenlerden başlamak  gerekiyo” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Normal önüne geleni onlar gelicektir zaten merak etme” dediği, O.D’ nin “Böyle bişeyin oldugunu ben söylemek icin zaten bugünde oldu daha önceki günlerde iş güç falan vardı onlarla ugraşamadık bugün ancak görüş” “Tamam kitabı aldım zaten şeyi okudum da yarım kaldı hala bitiremedim ama” “Bakalım şeyleri karıştırıyorum suanda o sizdeki kitapta aldığım notlar vardı” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Şifre çözücüde degil mi” dediği, O.D’ nin “İnternet yok siteden falan yararlanamıyoruz şuanda” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin “Ya yeni hı hı yeni haberleri takip edebilirsin” “İSİMLERİ BİLİYOSUN ZATEN ÖZELİKLERİNİ FALAN” dediği, O.D’ nin “Komşuda var zaten bide sizin yorumlarınızı” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Ayrıca ordaki köydekileride konuşuyorsundur zaten” dediği, O.D’ nin “Konuşuyoruz da burda öle fazla şey yok nasıl deyim insanlar kendi halinde bişeyler söylüyoz hiç şey  yapmıyolar” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Herkez böyle etkilenecek diye böle bir kaygın olmasın senin sen söyle onlar götürüyolardır” “Tamam mı acele yok bizim işimizde” “Sıkıntı yok unsurlarla ilgili devam ediyoruz bekliyoruz agustosu” dediği, O.D’ nin “Yeni caycı nasıl” “Caycı vardı ya benden sonra gelen” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “O iyi onlada ilerliyoruz baya şuan” “O da düşünüyo falan” “Onlara yazıları okutuyorum toplumsala dair” dediği, 

Tape No:6680 12.06.2008 tarihinde   X ŞAHIS  ile yaptığı görüşmede özetle;  X ŞAHSIN "…ben Hacı ORAN ın yiğeniyim, askerde olan, Kemal amca” “İyiyim de ben şimdi birliğimdeyim amca” “Birliğime geldim, amcam falan işte bi ara dedi şey yap dedi, söyle dedi Kemal amcaya falan filan işte” dediği K.AYDIN' ın “Ben, rahat ol milleti rahatsız etme tamam mı” dediği,  X ŞAHSIN "  Yalnız ben şeyde Alayda kalmak istiyorum, ben orda çok sıkıldım ya” dediği K.AYDIN' ın “…,Van a gelir seni bacaklarından asarım kimseyi rahatsız etme, ben ilgileniyom sen rahat ol, gözlerinden öpüyorum” dediği,  X ŞAHSIN "Eğer olursa benim arkadaşlarda burda, ben orda tek başımayım zaten,hem arkadaşlarım şeyde kaldı merkezde kaldı, orda kimseyi fazla şey yapmıyorum” dediği, 

Tape No:6681 12.06.2008 tarihinde   B.K  ile yaptığı görüşmede özetle; B.K’ nın “… ben Burak KAHRAMAN, Harp okulunda atılmıştım biliyorsunuz” “Heeh ben şeydeyim şu an İzmir deyim, size haber veremedim, öyle geldim İzmir e babamın yanına gelmiştim işte bi dükkan açmıştı ona bakıyorum şimdilik” “Bu Ağustos un başına doğru tekrar gelecem, sizi göremedim o yüzden aradım” dediği K.AYDIN' ın “Şimdi bana Halil Komutan dediki çocuklar gelmediler dedi” “Ben onlardan asgari ücret istedim, vekalet isteyeceğimiz için, bu para mara işi değil tabi” “...,niye gitmediniz konuşmadınız tekrar şeyle Halil Komutanla” dediği, B.K’ nın “Benim benim şu an arkadaşlarım iki tanesi Kemal amca şeyde Ankara dalar şuan, beni babam çağırdığı için şuan İzmir e gelmek zorunda kaldım, ben onlara belli miktarda para gönderecem” dediği, K.AYDIN’ ın “Onlara söyle yarın mutlaka ,Halil Komutanın yanına gitsinler,o para asgari ücret,onu vekalet alacağı için, onun vergisi olduğu için istediler ,o para mara önemli değil” “Onlara söyle yarın gitsinler,ııı arkadaşlarına ,Halil Komutanla konuşsunlar oldu mu” dediği,  

Tape No:6682 14.06.2008 tarihinde   N.Ö  ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN' ın “…güzel Türkün sesini duymak insana bahtiyarlık verir” dediği, N.Ö’ nün “…bu Hamza dan çarşamba gününden beri haber alamıyorum” “Abi pazar günü sana ben herşeyi anlatacam, şimdi çok mevzular vardı, anlatmak istemedim, sana pazartesi günü yanında olacam abi” “Yani kabul edilecek bişey değil inan,  yoksa ben seni kolay kolay aramıyorum, yani aramıyorum derken” “Telefonda olmaz abi onun için” dediği, 

Tape No: 6683 14.06.2008 saat:19:37 de Ercüment OVALI ile yaptığı görüşmede özetle; Ercüment OVALI’ nın “Dalanın (Bedrettin DALAN) yanına, Dalan tüm ürünlerimizi ,ıı satmak üzere anlaştık inşallah Hastanesinde kendi hastanesinde kullanacak, kendi hastanesinde kullanmak üzere dışarıyı da istedi, dedim ki yok, dışarıyı da istedi, bütün İstanbul u istedi, bütün İstanbul a büyük yatırım bu yatırımı yapmadığınız taktirde sözde vermem” dediği,

Tape No: 6684 16.06.2008 saat:12:37 de Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; Ercüment OVALI hakkında konuştukları, Kemal AYDIN’ ın gıyabında Ercüment OVALI’ ya kızdığı ve “Şimdi bak şimdi bazı şeyleri yapmakta zorlanıyorum bazen kafamı duvarlara vuruyorum şimdi hakaret ediyorum sen bildiğin gibi değil yani Allah bu kadar akıl verirde insan ancak bu kadar dangalak olabilir” dediği D.A. ÖZOĞLU’ nun “Abi başkaları şimdi kök hücreden prim yapıcak Türkiyede bak uyar onu ne olur kurban oluyum abi dikkatli olsun, bunun üstünden yaptıracaklar onu” dediği Kemal AYDIN’ ın “Ben aldım emrin gereğini şimdi demek ki bi daha Trabzona gitmem lazım” dediği D. A. ÖZOĞLU’ nun da “Şart Abi” diyerek doğruladığı, 

Tape No: 6685 16.06.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN' ın “Hasan kardeşimle Hasan kardeşimle yeni buluştuk o yoktu ben dairede bekledim geldi” “O DA GIYABINDA SABAH BU GÖREVİ YAPMAK İCİN BİR YERE GİTMİŞTİ BEN ŞİMDİ VERİYORUM ONU” “ŞİMDİ ÖBÜRÜNE DE BİR GÖREV VERDİM TRABZONDAKİNE BİR GÖREV VERDİM ERCÜMENT HOCAYA” “Bir başkada görev vermiştim gidecez şimdi ona diye neyse seni de aratmasını söyleyecem öpüyorum seni” diyerek telefonu yanında bulunan HASAN’ a verdiği, HASAN’ ın “Bi tane sahısla ilgili bu dün akşam milli maçtan sonra kafama bişey dank etti dedim ki gidiyim o şahsa şöyle söyleyim diye kurdum Kemal abime anlatıyordum” “Gittigin yol yol değildir gel bu tarafa vakit varken dön yoksa seni ben bile kurtaramam diyecektim ona Somaliye gitmiş ama bunu aynen söyliyecem ona” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “… vallaha memlekete sizler çok lazımsınız” dediği, HASAN’ ın “Belki ölürüm giderim onlar bilsinler ne olduğunu” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “İşimiz bitmeden ölmek yok yani” dediği, HASAN’ ın telefonu K.AYDIN’ a verdiği, K.AYDIN' ın “Hocaya söyliyecem seni arasın şunun telefonuna bi bak” dediği, 

Tape No:6686 19.06.2008 saat:11:47 de Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; D.A. ÖZOĞLU’ nun “ablam dün bir not iletmişti aldık notu gereğini yapıyoruz abi” dediği K. AYDIN’ ın “O vatandaşlar o vatandaşlar şey yapıyolar dün aradı acilen dedi bende peki dedim acilen koştum gittim oraya bu notu verdiler bu sana iletilen notu verdi tabi bilmiyorum doğruluk şeyleri nedir bu işlerin ama BİZ ARZ EDERİZ” dediği D. A. ÖZOĞLU’ nun “Ben gereğini yaptırıyorum detaylı bilgiyi alacam ben” dediği,

Tape No:6687 19.06.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN' ın “Şimdi hoca beni aradı bişey sölüyor onu bi hocayla konuşda” “… o kardeşime bir bilgi intikal ettirelim oldu mu” dediği, N.AYDIN’ ın “Ercüment hocayı” dediği K.AYDIN' ın “Sen ara onunla konuş not al o bana bişeyler söyledi tamam mı” “Onun gereğini yaptıralım canım benim” “He sen konuş hocayla o ciddi bir konu canım benim” dediği, 

Tape No:6689 23.06.2008 tarihinde Muhterem BAĞCI ile yaptığı görüşmede özetle; K.AYDIN' ın “Gelemediniz mi engel mi var” dediği, M.BAĞCI’ nın “Abi ben Şırnak tayım” dediği K.AYDIN' ın “Türk çocukları başka işlerle meşgul oldukları için” dediği, M.BAĞCI’ nın “… ben Şırnak tayım Şırnak ta Hüseyin abide Diyarbakır da ben Diyarbakır a geldim dedim Hüseyin abi ne yapıyorsun filan dedi Kemal abiyi bir arayalım filan dedik” “He ya bizde sıkıntılarımız vardı abi ya ordan Hüseyin abinin çok selamı var ellerinden öpüyor” “Bizim burda inan bildiğin gibi değil aşağı yukarı 6 aydır filan sıkıntılarımız var tayinimiz çıktı buraya geldik Şırnak a İdil e” dediği K.AYDIN' ın “Olsun Şırnak a gitmekle Ankara da görev yapmanın İzmir de görev yapmanın ne farkı var Şırnak bu ülkenin kutsal yurt köşesi değil mi Muhterem” dediği, M.BAĞCI’ nın “Abi ondan değil ki Fethullah ın çetesiyle uğraşıyoruz burada” dediği K.AYDIN' ın “Ne yapalım en çokta Fettullah çetesine dahil olanlarda ülkücüyüm diyenler” dediği, M.BAĞCI’ nın “Ya hiç sorma yani ben onu anlamış değilim zatende” dediği K.AYDIN' ın “Niye anlayacaksınız biz bunları söylediğimizde  biz kimseye söylemedik ki Fethullah çetesinin Fethullah çetesinin en büyük üyeleri yani onlar Türkiye Cumhuriyeti Devletinin altını oyan adamlar” “Onların en büyük üyeleride en büyük destekçileri de ülkücüyüm diyenler” dediği, M.BAĞCI’ nın “… şimdi burda baya bir sıkıntıdayız” dediği K.AYDIN' ın “Onlarla siz uğraşamazsınız onlarla ancak Devlet uğraşır onun zamanı var” dediği, M.BAĞCI’ nın “Devlette uğracak ta şimdi bunlar bizi ezmeye çalışıyor ne yapacaz Kemal abi” dediği K.AYDIN' ın “Ezsinler biraz ezilin bir şey olmaz” dediği, M.BAĞCI’ nın “Yakında başka yollara da başvurabilirler bunlar komplo teorisi çok üretiyor bunlar” dediği K.AYDIN' ın “… siz bunlara karşı tedbirli olacaksınız kendinizi kendinize ihanet noktasında olabilecek şeyleri uzak tutacaksınız tamam mı canım benim” “Şimdi kendinize zarar verdirtmeyin onlara dikkat edin onlar namussuzluk simgesidir onlar vatansızlar ama onların en büyük destekçileri bu ülkede ülkücüyüm diyenler” “Tamam mı en büyük destekçileri ülkücüyüm diyenler şimdi bu milletin neyse telefonda söylemeyeyim bu kadar yani söyleyeceğim …”Sakın bir yanlışa düşmeyin sizi tahrik ederler filan ederler sakın yanlışa düşmeyin” “Tahrik ederler sizi Hüseyine de söyle sakın yanlış yapmayın onların sonu geliyor onların sonu gelecek” dediği, M.BAĞCI’ nın “İnşallah abi inşallah da bizim teşkilat .........” dediği K.AYDIN' ın “Hangi teşkilat sizin hangi teşkilat” dediği, M.BAĞCI’ nın “Ele geçirdiler müthiş çöreklendiler yani baksana şey yargının bile elini kolunu bağlamaya çalışıyorlar ordan burdan saldırıyorlar” dediği K.AYDIN' ın “Ya koçum oraları önemli değil kendinize zarar verdirtmeyin siz başka şeyleri düzeltemezsiniz sizin gücünüz neye yeter” “Siz sadece kendinize alçakların alçaklığına dikkat edin kendinize zarar verdirtmeyin” dediği,  


Tape No:6590 01.03.2008 saat:12:44 de M. T. ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Nasılsın ben senin notu aldım Şimdi telefonda şeyler ben gerekli senin şeylerin dursun BEN SANA  SÖYLEDİĞİMDE BİŞEY YAPARIZ OLDUMU BEN TELEFONDA KONUŞMAK İSTEMİYORUM” dediği, 

Tape No:6691 29.06.2008 saat:21:28 de Hüseyin ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ ın “Kendinize zarar verdirtmeyin kendinize dikkat ediniz” “DAHA İŞİN SONU GELMİŞTİR TAHRİK FALAN OLMAYIN KENDİNİZE ZARAR VERMEYİN KÖTÜLÜKLERİ KÖTÜLÜK YAPANLARI TESPİT EDİN O KADAR” dediği Hüseyin’ in “TAMAM ABİCİĞİM TAMAM EMİRLERİNİZİ HER ZAMAN BEKLİYORUM” dediği,

Tape No:6692 29.06.2008 tarihinde Y.E ile yaptığı görüşmede özetle; Y.E’ nin “… Yusuf abi bana aracı ol biz bundan para talep ediyoruz. Kardeşim dedim şimdiye kadar bu kadar almışız” dediği K.AYDIN' ın “Bu kadar terbiyesizlik olur mu ya” dediği, Y.E’ nin “… Ali beye bile sormadan ona veremiyorum kardeşim daha mahkeme diyecem” dediği K.AYDIN' ın “… o Yıldıray denen oğlanın bir tane tanıdığı mı var nedir tamam zannediyorum onlar” dediği, Y.E’ nin “… zaten önümüzdeki duruşması var onda da şunu söyledim kardeşim dedim şeye de Neriman ablaya da söyledim işte dedi ki biz anlaşmaya yanaştık bak kardeşim dedim. …” dediği K.AYDIN' ın “Sahipli devlet sahibiyiz” “Türkiye Cumhuriyeti Devletini Mustafa Kemal in kurduğu Devlete 1924 deki Devlete çeviremezsek Türkiye Cumhuriyeti Devletirini yıkarlar” “Türkiye Cumhuriyeti devletini 1924 de ebedi önder Mustafa Kemalin bize bıraktığı Devlete döndüreceğiz …” “…Türkiye Cumhuriyeti Devletinin kanunları 23 Nisan 1920 ile 19 Kasım, 10 Kasım 1938 tarihleri arasındaki yasalar olmazsa Türkiye Cumhuriyeti Devleti gider” “Devlete karşı suç işleyenler Türkiye Cumhuriyeti Devletinin hiç bir hak ve hukukundan istifade edemezler yasası çıkmazsa Türkiye Cumhuriyeti Devletinin sahibi olamayız yıkarlar bu Devleti” dediği, Y.E’ nin “Birde şey bu gençler nasıl iyiler mi abi …” dediği K.AYDIN' ın “Harikadırlar Noyan’ın Lüleburgaz’a çıktı kurası” “Yok daha gitmediler bugün Kayseride tank fabrikasını gezmeye götürmüşler onları” dediği, Y.E’ nin “O zaman Lüleburgaz tankçı birliğinde öyle mi onlar” dediği K.AYDIN' ın “Tankçı tabi o diğer pilot teğmen helikopter pilot daha çekmedi o eylülde çekecek …” “… biz Neriman’la beraberiz bugün bir Kütahya seyahati yapmıştık döndüm şimdi biz evime gitmedim hanımı eve bıraktık biz buraya geldik” “Allah sizi bu devletin başından eksik etmesin” “Ya böyle olduğu için bu Devlet yaşıyor bir Yaşar BÜYÜKANIT bir de bir kaç tane vatan evladı bu Devleti Mustafa Kemalin Devletini yeniden ayağa diktiler ayaklarınızı öpüyorum ayaklarınızı” dediği,   

d-Örgütsel İrtibatlar

Şüpheli Hamza DEMİR’in emniyette alnan ifadesinde özetle; Kemal AYDIN’ ı geçmişi ülkücü olması nedeni yaklaşık 10-15 senedir tanıdığını, samimiyeti olduğunu, kendisi ile yüz yüze ve telefonla görüşmeleri olduğunu, bu görüşmelerde hal hatır sorduğunu, bunun dışında başka bir ilişki olmadığını, bu şahsın ne iş yaptığını bilmediğini beyan etmiştir.

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin savcılıkta alınan ifadesinde özetle; Askeri liseyi İzmir'de okuduğunu, 4 yıl Ankara'da Kara Harp Okulunda okuduğunu, sadece Neriman ve Şüpheli Kemal Aydın'ı tanıdığını, Şüpheli Kemal Aydın'ı devre arkadaşı Noyan Çalıkuşu’nun bir seminerde tanıyıp fikirlerini çok beğenerek daha sonra kendisini de tanıştırdığını, 3 yıldır kendileri ile tanıştıklarını, zaman zaman onlarda kaldığını, Kemal ve Neriman Aydın'ın Veli Küçük  ve  Ergenekon ile  bağlantılı olduğunu bilmediğini,  Kemal ve Neriman Aydın’ın Genelkurmay Başkanlığı nezdinde hatırlı ve itibarlı şahıslar olduklarını, bu şahıslarla görüşmelerini Genelkurmay Başkanlığının bilmemesi ve askeri istihbaratın kendilerini uyarmamasının mümkün olmadığını, kendilerinin Genelkurmay ile yazışma yaptığını tahmin ettiğini, ancak herhangi bir yazı yazdıklarını da görmediğini, Şüpheli Kemal Aydın’ın kendilerine devletin onlarla görüştüğünü bildiğini ve bilmemesinin mümkün olmadığını söylediğini, üç yıldır kendisi ile görüşmelerine rağmen askeri istihbaratın uyarmadığı için kendisine güvendiklerini beyan etmiştir.

Şüpheli Adil Serdar SAÇAN’ dan el konulan 59 numaralı CD incelendiğinde; İsmet İnönü.doc. isimli word belgesi içersinde; “Mustafa Kemal Atatürk’ün silah arkadaşının torunu Kemal Aydın, Atatürk’ü öldürmek için iki kez girişimde bulunan bir Rum kadına dedesinin engel olduğunu söyledi. Kemal Aydın, Atatürk’ü yok etmek isteyen kişinin 2. Cumhurbaşkanı İsmet İnönü olduğunu iddia etti. Anavatan Partisi İstanbul İl binasında parti tarafından düzenlenen “Cumhuriyet Gençliğine” konulu panele katılan Atatürk’ün silah arkadaşı Çolak Hasan’ın torunu Kemal Aydın, “Atatürk’ün devamı İnönü dönemi değildir. Atatürk’ü yok etmek isteyen İsmet İnönü’dür. Dedem bir Rum kadınının Atatürk’ü öldürme girişimini ik kez önlemiştir” diye konuştu. Kaynak:Türkiye Gazetesi, 25 Ekim 2000 Arşiv: Oğuztan Arşiv” yazdığı, 

Şüpheli Muhterem BAĞCI’ nın savcılıkda alınan ifadesinde özetle; Kemal AYDIN'ı tanıdığını, Kemal AYDIN'ın kardeşi Mevlüt AYDIN'ı Beşevler'de bulunan inşaat işi yapan bürosunda yaklaşık 6 yıl önce müteahitlik yapan Dursun KANLIDAĞ (Mevlüt AYDIN'ın ortağı) vasıtasıyla tanıdığını, Dursun'la tanışmamın nedeni de Manisa Salihli'de öğretmenlik yapan mahalle arkadaşı olan Ruhi DİNÇKAN'ın Ankara'ya geldiğinde Dursun'u önceden tanıdığını söylediği, onunla birlikte Mevlüt'ün bürosuna gittiklerinde tanıştıklarını, Kemal AYDIN'la ilk tanıştığında yaklaşık 3-4 saat oturup sohbet ettiklerini, onun dışında bir daha görüşmediklerini,  

Tape No:6689 Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesi sorulduğunda, Diyarbakır Emniyet Müdürlüğü, Bilgi İşlem Şubesi'nde görev yapan polis memuru Hüseyin KESKİN olduğunu, izne ayrıldığında, Diyarbakır'dan uçağa binmek için Hüseyin KESKİN'le görüştüğünü, bunun üzerine Kemal AYDIN'ı aradığını, Hüseyin KESKİN'le Ankara'da 7-8 yıl birlikte görev yaptıklarını, sohbetleri sırasında Kemal AYDIN'dan bahis açılınca, onun da tanıdığını öğrendiğini, bu nedenle ortak tanıdık olarak Kemal AYDIN'la görüştüğünde onun selamını söylediğini, 

"Sıkıntımız var" demesinin nedeni İdil'de görev yaparken bir polis memurunun Tercüman Gazetesi'ne gece çıkılan devriyelerde gerekli teçhizat verilmeden göreve çıkarılarak PKK'ya yem ettiklerinden bahisle yazmış olduğu mektup nedeniyle bir soruşturma geçirdiklerini, bu nedenle, sıkıntılarının olduğundan bahsettiğini, Hüseyin'le Kemal AYDIN'ın kaç yılında tanıştıklarını bilmediğini, 

Şüpheli Doğukan YORULMAZ’ ın 9. Ağır Ceza Mahkemesindeki sorgusunda, Kemal Aydın'ı Haydar Ünal vasıtasıyla tanıdığını, Kemal Aydın ile
Ankara Kızılay da Haydar ÜNAL ile birlikte iki defa yüzyüze görüştüklerini, Kemal Aydın kendisinin askeri liseden ayrıldığını öğrenince iyi bir lisede okuduğunu bu anda
okuduğu üniversitede başardığı olacağını söylediğini, Kemal AYDIN ile
telefonla görüşmediğini, Mehmet Ali Çelebi'yi askeri liseden tanıdığını, 3
üst devresi olduğunu, askeri lisede alay kıdemli yardımcısı olduğundan öğrencilerden sorumlu birisi olduğunu, Mehmet Ali Çelebi ayrıldığını öğrendiğinde geçmiş olsun dediğini, en son Haziran veya Temmuz ayında mesajla görüştüklerini, şüpheli Neriman Aydın'ın ikametinde yapılan aramada bulunan belgeyi ben şubat ayında Mehmet Ali Çelebiye verdim, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisinden askeri liseden ayrılan öğrencilerin telefon numaralarını isimlerini istediğini,  kendisinin de iyi niyetlerini bildirecek diye verdiğini beyan etmiştir.
Tape No:6804 06.01.2008 saat:23.12’de Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; Görüşmenin başında Neriman AYDIN askeri öğrenci olan Emre isimli şahsın Disiplin Kuruluna çıkacağını, onun için savunma hazırladığından bahsettikten sonra N. AYDIN’ın “…bu tarafta binler yüzlerce çocuk var ve Kemal abini dinlemek için sırada bekliyolar bir dakika bırakmıyolarki o Harbiyeli çocuklar yani yeni çocuklar” dediği,

Tape No:6812 10.01.2008 saat:11.56’da Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; K.AYDIN’ın “…şimdi Çelebi dün geldi komutanım yanıma izin ona mükafat iznide veriyorlar heralde başarılı olunca çıkıyor” “Dedim ki ben ona harbiyede sen kabadayımısın sorusunun sorulacağına şey yapmıyordum ama üst kurulda kimlere o zaman 1919 mayıs 1919 şartlarında ya istiklal  ölüm diyen edebi öndere biriler acaba sende kabadayımısın diye  söylemiş olabilirler  mi  diye aklıma geliyor şimdi Emre yle konuşacam sohbet edecem yine şimdi akıllı çocuk söylediklerimin gereğini yaptı yapıyor müthişte bir çocuk Ali amcası olmaya aday çocuklardan biri” dediği, D.ALİ ÖZOĞLU’nun “Emre nin  Emre nin biraz fazla şeyi var onu  baya bir sert yontmak gerekiyor Kemal abi” dediği

Tape No:6821 17.01.2008 saat:13.43’de Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Neriman AYDIN’ın yaptığı görüşmede; N.AYDIN’ın “…dün akşam sana rapor ilettiler mi bizim kız ART deki kız Nuriye kızımız programında Nedim Macit ile ilgili program da toplumsal haberle ilgili birşeyler söyleyecekti” dediği, D.ALİ ÖZOĞLU’nun “Abla iletmediler” dediği, N.AYDIN’ın “Çünkü o şöyle söyledi benim ordaki o senin başlık attığın "Seni Toprak Altı Yaparım" makalesini okumuş hasbel kadar bağırdık kızdık ya niye ilgilenmiyorsun okumuyorsun diye ondan sonra ordan işte atamızın aldığımız o sözlerden bir tanesini orda kullanacakmış ve bunu toplumsal haberden aldığını söyleyecekti ama bende olmadığı için ART bakamadım tabi dedim bana CD sini gönderirsen dedim programdan sonra” “Bende bakarım dedim yapmıyorsun söylediklerimizi hiç bir CD yi getirmiyorsun dedim yani ben seni nasıl şimdi değerlendireyim ve böyle falan yapacağım dedi onu yaparken dedim Mustafa Kemal in sözü elbetti ki bütün Türk Millettinin sözü ama sözleri tüketmeyin dedim sözleri değerlendirin o sözü değerlendirirken toplumsal haberin nasıl bir görev yaptığını da ordan millete söyle ki millette merak etsin dedim bende kendi kendisine” dediği 

Tape No:6824, 29.01.2008 saat:13.50’de Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; D.A.ÖZOĞLU’nun  “Ercüment DALAN la görüşmelerini ne yaptı” dediği, K.AYDIN’ın “O ben onu hiç incelemedim sen şimdi söylerim Ercüment seni arasın” dediği, D.A. ÖZOĞLU’nun “Şöyle bir şey yapalım o DALAN dialogunu bizim üzerimizden kursun” “Yani Ercüment sadece şeyi desin bu işlerin organizasyonunu şu isimler yapıyor bu kadar” “Tamam abiciğim o bilim adamı olarak kalsın” “Geri bütün planlamaları şeyleri bizim üzerimizden yapsın” dediği,

Tape No: 31.01.2008 günü saat:12.44’te Hamza DEMİR’in Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; K. AYDIN’ın “Güzel Türk gözlerinden öpüyorum” dediği, Hamza’nın “Abicim ellerinden öperim abim nasılsın” dediği, devamında yine H.DEMİR’ın “Ben sana ufak bir bilgi verecem de bi RAPOR tutucam da. Bu Kilis’te bizim Türk şirketleri üzerinden oranın biliyon şey o toprak satma olayı falan durduydu şimdi bizim Türk şirketleri üzerinden bizim Ahmet abi aradı dediki gardaş dağlara taşlara bu Yahudiler para veriyor dönümüne 1 milyar 2 milyar veriyorlar dedi bizim Türk şirketleri üzerinden dedi. Abi ben ismini falan hep alıcam. Şu anda Ahmet abi Kilis’te. Dün beni aradı epey dertlendi ağlıyor.” dediği, K.AYDIN’ ın “Telefonda konuşma” dediği, H.DEMİR’ın “Heh tamam bide bizim eski abilerimizden şimdi birini tanıdımda bu minibüsçüler federasyonu başkanı genel başkanıymış İstanbul başkanıymış o da bi şeyler anlatıyor güzel Rapor tutup gelicez abi” dediği, Kemal’in “Tamam öpüyorum sizi. Bütün bilgiler lazım öpüyorum” dediği,

Tape No:6929, 31.01.2008 günü saat:12.44’te Hamza DEMİR’in Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; K. AYDIN’ın “Güzel Türk gözlerinden öpüyorum” dediği, H.DEMİR’in “Abicim ellerinden öperim abim nasılsın” dediği, devamında yine H.DEMİR’in “Ben sana ufak bir bilgi verecem de bi RAPOR tutucam da. Bu Kilis’te bizim Türk şirketleri üzerinden oranın biliyon şey o toprak satma olayı falan durduydu şimdi bizim Türk şirketleri üzerinden bizim Ahmet abi aradı dediki gardaş dağlara taşlara bu Yahudiler para veriyor dönümüne 1 milyar 2 milyar veriyorlar dedi bizim Türk şirketleri üzerinden dedi. Abi ben ismini falan hep alıcam. Şu anda Ahmet abi Kilis’te. Dün beni aradı epey dertlendi ağlıyor.” dediği, K.AYDIN’ ın “Telefonda konuşma” dediği,

Tape No:6930, 01.02.2008 günü saat:10.21’de Hamza DEMİR’in V. Ü. ile yaptığı görüşmede; H.DEMİR’in “Bana bak Kemal abiyle bi görüş sen ya..” dediği, V.Ü.’nin Kemal   AYDIN’ın nerede olduğunu sorması üzerine H.DEMİR’in “Ya Ankara’da. Bi telefon açda gardaş o kahveye 12 ye doğru gelirde sen telefon açarsan erkenden gelir o. Konur sokak Konur sokak 39 numara” dediği,

Tape No:6931, 02.02.2008 günü saat:15.45’te Hamza DEMİR’in V. Ü. ile yaptığı görüşmede; aralarında bir süre günlük konuşmalar yaptıktan sonra H.DEMİR’in muhatabına Kemal AYDIN ile görüşüp görüşmediğini sorduğu, V.Ü’nin “Kemal abi ile dün görüştüm bugünde biraz işleri vardı görüşemedik” dediği, H.DEMİR’in “Nasıl gardaş çalışmalar nasıl Hacı Bektaş’da iyimi” dediği, V.Ü.’nin “Valla iyiyiz bakalım Hacı Bektaş’da biraz gidiyor işler.” dediği, Hamza’nın “Bak hele Bİ GÜN GÜZEL Bİ YÜRÜYÜŞ AYARLIYALIM A... KOYIM TÜRK DEN BAŞKASININ ANASINI S….. DİYİM VALLA NEYDEK A... KOYIM. İnşallah bi şeyler yapıcaz da gardaş” dediği, Veili’nin “Şöle bi havalar düzelsin de” dediği,

Tape No:6936, 14.02.2008 günü saat:10.29’da Hamza DEMİR’in Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; H.DEMİR’in Abi dün mesajımı aldın mı diye şey yaptım” dediği, K.AYDIN’ın “Aldım aldım” dediği, H.DEMİR’ın “Ben bi iki konu daha varda. Abi onun için” demesi üzerine K. AYDIN’ın “Telefonda konuşmayalım” dediği, H.DEMİR’ın “Tamam he biliyom onun için” dediği,

Tape No:6936, 14.02.2008 günü saat:10.29’da Hamza DEMİR’in Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; Hamza’nın Abi dün mesajımı aldın mı diye şey yaptım” dediği, Kemal’in “Aldım aldım” dediği, Hamza’nın “Ben bi iki konu daha varda. Abi onun için” demesi üzerine Kemal AYDIN’ın “Telefonda konuşmayalım” dediği, Hamza’nın “Tamam he biliyom onun için” dediği,

Tape No:6781 24.02.2008 saat:22.42 de Ercüment OVALI’ nın Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; E. OVALI’nın “Nasıl gidiyor abi ne yapıyoruz haber alayım dedim senden biraz ne diyorsun şey için harekat için” dediği, K.AYDIN’ın “Önce siz söyleyin söyleyeceklerinizi ben sonra söyleyim” dediği, E.OVALI’nın “Ben üzülüyorum abi yani harekatı şey için değil yeni gelen herşeyde insanların çocukları oralarda bizlerde masa başında birşey pazarlamanın peşinde onun için böyle bakayım senin şeyini sesini duyayım dedim” “Üzüldüğüm şey şu abi yani birileri kanıyla canıyla orada diğerleri de masa başında ülke pazarlamakla meşgul” “Şey Başbakan Başbakan çıkmış diyor ki Türk Silahlı Kuvvetleri kahramanlığına işte kahramanca savaşıyor falan şimdi Türk Silahlı Kuvvetleri evet doğru ama yani desen ki işte ordumuz kahramanca savaşıyor işte ne bileyim işte gene Türk milleti ..... gösterdi orada savaşıyor sanki bir süre sonra da orada başlarına ordunun bir iş getirip ordaki Amerikalı işbirlikçileriyle ondan sonra da Türk Silahlı Kuvvetleri yapamadı bak diyecekmiş hissi geliyor bana”  “Şimdi Ercüment OVALI ne düşünüyor şimdi bu bu söylediklerin Başbakan ın konuşmalarına Başbakan ın yorumuna şimdi yani onun kafasının arkasındakilerine yönelik bir tahminle yönelik bir görüş” dediği, K.AYDIN’ın “Şimdi bir önce ne bekliyon” dediği, E. OVALI’nın “Önce birşey beklemiyordum sadece hani sana bir sene öncede söylemiştim abi bu adam çünkü bu gitti Amerikayla anlaştı bunu zaten Amerikayla anlaştı ordunun oraya girmesi konusunda bir hesaplar yaptı bu hesaplar üzerinde de anlaştılar ondan sonra” dediği, K. AYDIN’ın “Bak şimdi birşey soruyorum yani bunlar adama ait düşüncelerin yani adama ait senin düşüncen ne” dediği, E. OVALI’nın “Benim düşüncem ordu bunları hesaplamıştır bütün herşeyi hesaplamıştır yani ona da bir süre sonra karşısına peşmergelerin Amerikan kuvvetleriyle birlikte çıkacağını ve orduyu zor duruma düşürmeye çalışacaklarını bunu hesaplamıştır ve buna karşıda tedbirini almıştır diye düşünüyorum”  “Ha olması gerekeni istiyorsan abi Kerkük Musul Kerkük e kadar gider orayı kuşatır buna itiraz ettikleri zaman da içeride devirir ve sistemi bitirir benim yani hayalimdeki işten bahsediyorsan abi Musul Kerkük e kadar bu ordu gider orayı çevirir bu arada içeride buna karşı tabi ki ne yapıyorsunuz siz bilmem ne demelerini de bahane ederek içerideki hadiselerden de faydalanarak içeriyi de susturur” dediği, K.AYDIN’ın “Siz ne iş yapacaksınız” dediği, E. OVALI’nın “Bize ne iş verilirse onu yapıcaz abi” dediği, K. AYDIN’ın “Şimdi devlet sadece Tayyip ERDOĞAN ın yönettiği hükümetten ibaret mi sadece 8 ay evvel seçtiğiniz oy verdiğiniz 550 tane adam doldurduğunuz meclisten ibaret mi” “Şimdi peki bu konuda ki Devlet BAHÇELİ ile ilgili ne düşünüyorsun” dediği, E.OVALI’nın “Ne düşünücem hain hain hain düşüncemi bilmiyor musun abi” dediği, K. AYDIN’ın “CHP CHP ile ilgili ne düşünüyorsun” dediği, E. OVALI’nın “Bu işin temelindeki adamlar onlar değilmiydi bunlara bu şeyi hazırlayan şey değilmiydi bunlar değilmiydi” dediği, K. AYDIN’ın “şimdi seninle temelde bir farklılığımız var temel temele farklı noktadayız”  “1991 den beri 1991 yılından beri Türkiye Amerika mutlaka sıcak savaş yaşayacak sıcak savaş şartları yaşayacak diyen bir görüşün sahibiyim”   “91 neydi 91 emperyalist güçlerin ürettiği parçalanma planının ilk ayağı idi” “Bu savaşın olmamasının bir tane şartı var emperyalist güçler Irak üzerinde düşündükleri büyük İsrail projesinden vazgeçecekler bundan vazgeçerlerse Türkiye böyle bir savaşa mecbur kalmayacak”  “Türkiye Cumhuriyeti devleti de emperyalist güçlerin Irak üzerindeki planlarının nı bozmak üzere bu planın Türkiye nin aleyhine olan bir plan olduğunu bildikleri içinde bu plana karşı koymak üzere devlet karar vermiştir bu kararını 12 Nisan 2007 yılında devlet bu savaşı yapacak gücün başkomutanın ağzından dünyaya ilan etmişti bu savaşın olacağını dünyaya ilan etti bu savaşın olmamasının ancak bir tane nedeni olur Amerika Irak ı müttefikleriyle birlikte işgal ettiği Irak tan çekilecek ve Irak ın eski halinde olmasını birleşmiş milletlerin şeyi altında ve bizde garantör devlet olmak üzere Irak ın bütünlüğünün korunmasına Türkiye de garantör ve taraf olmak kaydıyla garanti altına alacaklar bu savaş olmayacak ve Türkiye de Irak tan çıkacak” dediği, E. OVALI’nın “bu telefon konuşması ama konuşacağız bunun başka yolu yok seninle yan yana gelemiyoruz çünkü sen yanlışları yapmaya devam ediyorsun” “dedi ki başkomutan ancak orada terör unsurları var sair unsurları var biz de Amerika Birleşik Devletleri ve müttefikleri var dedi” “ama siz bunu söyleyeni devlet olarak algılamadınız siz hükümetin başındakilerini devlet olarak algıladınız”  “biz öyle algılamadık bizim için devlet Yaşar BÜYÜKANIT bizim için devlet Kara Kuvvetleri Komutanı bizim için devlet Hava Kuvveleri komutanı Deniz Kuvveleri Jandarma Genel komutanı bizim için devlet onlar”  “: Hayır ben bak söylediğimi aynen tekrarlayacam dedim ki karşı taraftaki anlaşmadan şüpheleniyorum ordu bunun tedbirini aldı mı” dediği, K.AYDIN’ın “Hayır ben anlamam ben şimdi senin yapacağın işlerin tedbirini sen alacaksın o senin görevin” dediği, E. OVALI’nın “Ben benim işlerimin tedbirini demiyorum abi şuan” dediği, K. AYDIN’ın “sağlık şartlarım el vermediği için askerliği bile yapmamış bir adamım  ..…  muhtemel hadiseleri de düşünmüşlerdir …… yani bunu kalkıp seninle ben mi düşüneceğiz biz bunun üzerine yorum mu yapacağız” dediği, E.OVALI’nın “ama bu ülkede bu ülkede o makama orgenerallik makamına hiç biri tesadüflarla gelmiyor müsade buyrun yüzlerce seçmeden sonra gelir hele bu ülkede tesadüfen hiç kimse Genelkurmay Başkanı olmuyor” “sabahleyin eşimle birlikte bir yere giderken telefonum çaldı ….. Sağlık Bakanlığı müfettişi olan iki kişiyle tanıştım doğal olarak konu dedi başörtüsüydü Türkiye ydi Atatürk tü Ordunun harekatıdır buna geldi dedi adamlar kalkı bana dedi ki dedi siz Türkler bu ülkeyi maffettiniz yakında ordunuzunda ne hale geldiğini göreceksiniz” “sabah dedi kaldım Koro otelde dedi öğrendiğim kadarıyla bunlar” dediği, K.AYDIN ‘ın “Neymiş onların cibiliyeti neymiş onların cibiliyeti”   dediği, E. OVALI’ nın “Ona cevap yok ona cevap yok” dediği, K. AYDIN’ın “Devlet Bahçeli Deniz Baykal siyesette kimler varsa parti kurulu partilerin hepsi Türkiye yi tasfiye etmenin peşinde”  “sen bana hiç bir gün zaman ayırmadın 6 senedir bir gün bana zaman ayırmadın bir gün iki saat ayırmadın hiç ayırmadığın içinde bunlar böyle oluyor anladınmı şimdi ne söyleyeceksen söyle” dediği, E. OVALI’nın “Ama bu söylediklerim doğru bu dediklerim doğru abi bu doğru” dediği, K. AYDIN’ın “sen bunu ondan sonra söyliyorsun abi ya sen söyleme bunu senden kimse duymasın sen bir asker çocuğusun sen bu ülkenin özellikli insanısın senin bu ülkedeki konumun farlı düşünçe yapın farklı benim kızdığım tarf bu bak kızdırdın beni şimdi sen böyle düşünemesin buna hakkın yok yok yok” dediği, E. OVALI’nın “En önemli bilgi kaynağına dönüp soruyorum ne diyorsun abi diye soruyorum sende bana bağırıyorsun”  “Bişey demedik abi biz dedik canımız sıkıldı bişey paylaşalım dedik fırça yedik dedik iki söz duyalım dolalım yarın sabah gidelim bizde insanlara saldıralım dedik”  “şimdi ikinci haberi bu birincisiydi bu soru sorduk şimdi ikincisi salı veya çarşamba günü Jandarma Bölge komutanı buraya geliyor …… ziyarete” dediği, K. AYDIN ‘ın “Ee tabi gittin bir yanlış yaptın Emperyelist güçlerin ellerindeki kuruma gittin hiç söylememen gereken şeyleride söyledin hiç söylememen gereken şeyleri söyledin”  “Onlarla ilişkiye girdin herşeyi söyledin ya yazdıkların felaket” dediği, E. OVALI’nın “Abi ne var orda orda bişey yok ki” dediği, K.  AYDIN’ın “gidip herşeyi söyledin herşeyi ve senin korumanı onlar mı yaptı şimdi onlar mı seni korudular şimdiye kadar onlar şimdiye kadar seni öldürme planları yapan onlar seni öldürme planları yapan bir kurumun düşman güçlerin emrindeki yerdir oraya aittirler ben sana giderken dedim ki hoca ne söylemeyeceğini biliyormusun dedim ne söyleyeceğini bil bir gittin altı saat geldiler beş saatt kaldılar bir gittin altı saat oniki saat adamlarla yani bir Emperyelist güçlerin emrindeki bir ihanet teşkilatında herşeyide söyledin maşallah herşeyi herşeyi söyledin”  “Ya ya hepsini söyledin bu işler bilmeyi gerektirir dahi insan dahi insanlara Allahın verdiği bir başka dahilik daha vardır sır saklama dahi insanlar Allahın bilgisine sahip insanlar önce sırları saklayacak şimdi biz sana onların oraların yönetenlerin namusuzluğu ile ilgili ben sana söyledim ben sana söyledim ki onlar işgal altındadır onlar benim peşimde gezdiler diyorum sana”  “Onlar birilerinin emrinde olarak benim peşimde gezdiler taki benim devletim benim esas devletim bizi sahipleninceye kadar onlar aracılığıyla onlar vasıtasıyla bize ölüm planları yaptılar” dediği, Kemal AYDIN’ın “onlar MOSSAT tan EIBH ten onlar CIA den emir alıp onların gereğini yapıyoro kurum Türkiye cumhuriyeti Devletinin altını oyan bir kurum haline getirilmiştir ….. onların bir tane emir vardır seni beni ortadan kaldırmak gibi emirleri var onların sözlerinde bizimle ilgili bizim yapacağımız vatan savunmasıyla ilgili onların söyledikleri düşüncelirin hiçbirisinde vatan sevgisi yoktur bizi sevgi yoktur orası işgal edilmiş bir kurumdur ….. Şengal Atasagun Emperyalist güçlerin elinde Devlet Bahçeli nin emrindeler”  “biraz işler geçsin dedim devlet bizden evel evelleşmiş şimdi dedinki bölge komutanı gelecek devlet için senin yaptığın hatayı düzeltmek için şimdi senin üzerine gelecek herşeyi düzeltmek için bölge komutanı senin yanına gelir”  “sana diyecektim ki Trabzona gelecem ama dedim şeyin geçsin yani”  “bölge komutanından özür dile deki biz bu kurumu devletin bir milli müessesi olarak gördüm benle temaslarında onlarla bu manada ilişki kurdum ama öyle değilmiş de benim abiyim bana onların öyle olmadığını söyledi anladın mı”  “Şimdi onlar bizi öldürme planı yapıyorlar bizim esas devlet Türk Silahlı Kuvvetleri”  “bak Milli İstihbarat Teşkilatındaki görevlilere benimle ilgili verdikleri emri söyliyorum bütününe sakın Kemal Aydın la tartışmayın tartışmaya girmeyin çümkü benimle tartımaya girecek insanı pok kuyusuna sokarım pok kuyusuna benim bilgilerim o işe müsait anladın mı”  “Ama siz hazır değilsiniz siz o manada hazır değilsiniz şimdi Jandarma Bölge komutanı gelecek Bölge komutanı geldiğinde Bölge Komutanıyla özellikle birebir anladın mı böyle söyliyerek konuş böyle bunları söyle onlar onlar bizi sahipsiz buldukları anda bizi terk edip bizi sahipsiz kaldığımızı devletimizin bizi terkettiğini gördükleri anda bizi öldürürler senide öldürürler benide öldürürler bunu hiç unutma tamam mı” “günlerce konuşmamız lazım muhtelif zamanlarda Türkiye cumhuriyet Devleti çok büyük tehlikelerle karşı karşıyadır Türkiye Cumhiriyeti devleti karşı karşıya bulunduğu tehlikeler kadar tehlikelerle bende sende karşı karşıya unutma bunu”  “bize dost görünme gösterisi yapıyorlar Oruspu çocukları bu kadar net söyliyorum benim telefonumun dinlendiğini seninde telefonunun dinlendiğini biliyorum”  “Sadece onu yapıyorlar onun dışında başka hiçbirşey yapmıyorlar o bir mecburiyettir dört sene beni dört tane günde araba takip ediyordu dört seene ne zaman ki Yaşar BÜYÜKANIT Paşa Genelkurmay başkanı oldu talimat verdi ondan sonra uzağımıza gitmek mecburiyetinde kaldılar biliyormusun”  “Şimdi biz ciddi manada biz ciddi manada haa bu bir tehlikeden tehditten felan hiç bişeyden korkmayız biz bu işe yemin etmiş insanlarız”  “kimse olmayacak yanında komutanla tamam”  “Komutana diyeceksin ki .....arkadaşlar herkes terk etsin ben komutanımla özel bişey konuşacam diyorsun komutana aynen bu söylediklerimi arz ediyorsun”  “Yaeşar BÜYÜKANIT devlettir İlker BAŞBUĞ devlletir unutma bizim devletimiz onlar birilerinin bireliri Tayip ERDOĞAN ın Devlet BAHÇELİ nin Deniz BAYKAL ın bu ülkede devlek olduğnu sanıyor ….. devlet tanımızda bizim devlet tanımız Yaşar BÜYÜKANIT Genelkurmay başkanı Kara Kuvvetleri komutanı Türk Silahlı kuvetleri bizim devletimiz anladın mı”  “Türk ordusunun muzaferidir Allah onları zaferle buluştursun Türk ordusu hiç unutma Türk ordusu Allahın ordusudur onun komutanları Allahın komutanlıdır Türk ordusunun askeride Allahım askerleridir hiç unutma”  “Tabi üzülüyoruz tabi savaş demek zaten biur milletin evlatlarının bu mükaddes yolda şehit olması demek biz onu birilerine biz birilerine anlatacaz biz psikolojik savaşın Türkiyenin üzerine oynan psikoljik savaşın  yönetleri olacaz sen bir Trabzona yeter fazla gelirsin bu kadar fazla şey konuşmak istememin sebebi senin tabi bir yığın çevren var sana bir yığın insan müracat etmektedir bir yığın insan sana endişelerini dile getirmektedir”  “onlarında senin benden senden benden başka fazla moral değerlerine ihtiyacı vardır onlara moral değerlerinin yükseltmesini ancak senle ben sağlayabiliriz”  “Bunlarıbunları seni üzmek için sana söylemedim bu bilgilere ihtiyacın var bu psikolojik savaşı Trabzonda yürüteceksin hatta Samsun a kadar Rize ye kadar uzatacaksın bu psikolojik savaşı kazanmak durumundayız bizim devletimiz esas Devletimiz bizden bu psikolijik savaşlar almamızı görev almamızı istiyor bizden sadece istedikleri bu başka bişey istemiyor”  “Bu toplumu bilgilendirin toplum müthiş bir Türk milleti müthiş bir baskı altındadır emperyelist güçlerin emrindeki telyevizyonların gaztelirin emrinde olan gaztelirin yapmakta olduğu yoğun alçak psikolojik savaşın baskısı altındadır bunları onlar yapamaz bunu Genelkurmaybaşşkanın yapacak hali yok Kara kuvvetleri komutanı yapamaz  bunu yapmak onların görevi değil bunu yapmak Ercüment in Kemal in görevi buda bilgiyle olur”  “Birebir bu söylediğim şekilde söyliyorsun çümkü senin yanına bölge komunatınızın ziyaret edecek olması devlet emridir”  “Senin bilmeden içine düşdüğün bir yanlışı düzeltmek içindir anladın mı”  “1948 den bu güne Yahudi İsrail müslümanların Filistinli müslümanların kanını dökmektedir Türkiye burda eğer hasiyetli ellerde onurlu ellerde olsaydı müslümanlarınkanı dökülmezdi”  “Bizede verilmiş görevler var canım benimm” dediği,

Tape No:6835 20.03.2008 saat:11.11’de Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; D.A.ÖZOĞLU’nun “Noyan falan döndü mü abla” dediği, N.AYDIN’ın “Noyan Eğirdir de amcası Özel Kuvvet” “Amcası çok selamları var dünde Mehmet Ali Çelebi nin var selamı” “Noyan da Özel Kuvvet seçmelerin de bunu epeyce bir sıkıştırmışlar aradı bizi Pazar günü valla diyor dayandım Kemal amcana” dediği, D.A. ÖZOĞLU’nun “İyi çok iyi yok o çocuk güzel şeyler yapacak” dediği, N.AYDIN’ın “İnşallah sayende amcaları valla sayende hep sen onlara idol oldun örnek oldun gıptayla seni izliyorlar” dediği

Tape No:6787, 23.04.2008 Ercüment OVALI’ nın N.K ile yaptığı görüşmede; E.OVALI’ nın “Bu akşam konun ne” dediği, N.K’ nin “Sabih abi Sabih KANADOĞLU” “… ne yaptın hallettin mi işlerini” dediği, E.OVALI’ nın “Yavaş yavaş gıdım gıdım şeyle iğneyle kuyu kazar gibi yavaş yavaş oluyor” dediği, N.K’ nin “Ne yaptı o gün Kemal abi halletmiştir orada” dediği, E.OVALI’ nın “Habire fırçalıyor yine fırçalıyor şimdi geçen benden bir dosya istedi şeye sunucam dedi genel kurmaya sunucam dedi ondan sonra” “Hı aldı dosyayı böyle mi dosya hazırlanır senin hazırladığın dosyanın içine edeyim ben” dediği, N.K’ nin “Ya benden de şimdi istiyor dosyayı hazırlamadım acaba” dediği, E.OVALI’ nın “… çünkü onlar bizim anlaşmalı kliniğimiz oldu Yeditepe” “Bundan sonra çünkü Bedrettin DALAN emir vermiş demiş ki gidip bu adamlarla çalışacaksınız önce de benden ..... kendisine istemiş ondan sonra geçen gün onlara bir ürün yolladık kullandılar çok memnun kaldılar şimdi DALAN a bir tane yapıcaz yapalım da kazasız belasız” dediği, N.K’ nın “Ona bir başka yerden haber gönderdim de ben o yüzden” dediği,   

Tape No: 7222, 28.05.2008 günü saat.16.55’te Noyan ÇALIKUŞU’nun M.Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede; Noyan’ın “Buluşacan mı o elemanlarla” dediği, M.Ali’nin “O ooo elemanlar ev olmazsa yarın filan dediler yani olmaz diyolar kızılay olmaz diyolar…Dışarı çıkıyom ben  Kemal amcayı görürsem öyle.. Olmazsa eve giderim” dediği,

Tape No:6951, 30.05.2008 günü saat:12.15’te Hamza DEMİR’in Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; H.DEMİR’ın “Şimdi abi Hüsamettin başkanla oturuyoruz ee kulağını çınlatıyorduk. Bizim H. A. var” dediği ve telefonu H. A.’a verdiği, akabinde Hüsamettin’in “…biz reisle oturduk konuşuyorduk şimdi Zeytinburnu ile ilgili bazı tasarruflarımız var Amasya ile ilgili tasarruflarımız var. Bunu dedim bi istişare edelim bi bir araya gelelim çünkü Zeytinburnu’ndan A. E. adında arkadaşımız var bizim partisi önemli değil adam gibi adam diye düşündüğümüz A. E.  belediye başkanıydı DSP zamanında sonra ANAP’a geçti şimdi de bize geldi abi ben gene CHP den aday olursam benim için ne düşünürsün dedi senin şahsınla ilgili çok güzel şeyler düşünürüm ama önce erkanını görmem lazım dedim kadronu görmem lazım dedim ondan sonra yorum yaparım dedim eee şimdi kazanabilme imkanı da çok güçlü yani şeyi ihtimali Zeytinburnu’nda çünkü M. A. dan alabilecek en güçlü aday bu arkadaşımız fakat bu arkadaşımızın etrafını da bizim doldurmamız lazım” dediği, K.AYDIN’in “Mahalli seçimler için seçim olursa mahalli seçimler için tercihler yapa bilirsiniz. Mahalli seçimlerde düzgün olan Türk çocukları. Partisi falan önemli değil aday olabilirler hiç bir mahsuru yoktur tamam mı. Bizim emeğimiz var bu ülkenin dağında taşında. O hareketin şeyi için ben 42 ilde bu ülkede Ülkü Ocaklarının teşkilatlanmasında bulunmuş bir adamım.” dediği,

Tape No:6872 04.06.2008 saat:23.12’de Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; D.A. ÖZOĞLU’nun Diyarbakırda azınlıklar ile ilgili brifing verdiğini söyledikten sonra “Kemal abi dünkü şeyde brifingde bir raporlar koydum ortaya” “6 Ay İçinde Bu Başımızdaki Deyyüslar Ee 10 Milyon Artırmışlar Kürdün Nüfusunu..” dediği, K.AYDIN’ın “Hep TRT’de 24 Saat Yayın Falan Bu İşler O Zaman Ulus Devlet Nerde, Lozan Antlaşması Nerde, O Zaman Türkiye Cumhuriyeti Devleti Nerde, Mustafa Kemal İn Devletini Başka Türlü Ortadan Kaldıramadılar Değil Mi Öyle İlkeler Öyle Esaslar Koydu Ki,Onu Ona Kurban Olayım,Tamam Üniter Devlet,Ulus Devlet,Laik Devlet Sonra Anayasaya Koyduğu Değiştirilemez Maddeler,Sonra Da Türk Silahlı Kuvvetleridir İç Ve Dış Düşmanlara Karşı Koruyacak Demesi İlahi Taraftan Aldığı Şeylerle Nasıl Yaptı Bu İşi Onu Yıkamıyorlar Deyim Orospu Dölleri Anasını Siktiğimin Oğulları O Avrupa Birliğini Onların Başına Geçirmek Bizim Boynumuzun Borcu Olsun” dediği, D.A. ÖZOĞLU’nun “AMA ENDİŞE ETME SENİN KARDEŞİN ÇOK ŞEYLER YAPIYOR MERAK ETME ABİ” “…dün Paşa şey diyor bu çocuğu iyi koruyun öyle bir Brifing verdim ki abi” dediği 

Tape No:6952 14.06.2008 günü saat:16.04’te Hamza DEMİR’in N. Ö.ile yaptığı görüşmede; H.DEMİR’in’nın “Sabah kaçta burda olacan kartı atacam onun için..” dediği, N.Ö.’in “Neyi” şeklinde sorması üzerine, H.DEMİR’in’ “Ya bu kartı atmam gerekiyor atacam diyorum sabah arayamıyorum başka öbür taraftan da arıyorum cevap vermiyor. Atmam gerekiyor kardaş atmam bu kartı atmam gerekiyor. Kemal abi varya hani Kızılay’da oturduğumuz Ya ben direk şeye geçerim ordan alırım seni” dediği,

Tape No:7416, 03.07.2008 günü saat:19.17’de Noyan ÇALIKUŞU’nun İsmet..? isimli şahıs ile yaptığı görüşmede; aralarında bir süre Noyan ÇALIKUŞU’nun tayin konusu hakkında konuştukları, devamında N.ÇALIKUŞU’nun “Şey komutanım yayın evinin sahiplerini aldılar” dediği, İsmet’in “O ben bugün görüştüm Ali beyi almışlar Türkiye üzerine çok büyük oyunlar oynuyorlar fakat bizim Genel Kurmayda da iş yok neyse bi şey çıkacağından da değil” dediği, N.ÇALIKUŞU’nun “GenelKurmay boş durmuyordur bence boş durmuyordur komutanım genel kurmay. BENCE BOŞ DURMUYORDUR KOMUTANIM BOŞ DURURSA ÇÜNKÜ DEVLETİN DİBİNİ OYUYORLAR GENELKURMAY ŞİMDİ BOŞ DURURSA YANDIK YANİ” dediği, İsmet’in “alttan tepki gelir o general kendi menfaati için bu böyle olmaz. bu böyle olmaz ya.” dediği, N.ÇALIKUŞU’nun  “Yoksa vatanı kaybedicez yani vatanı bölecekler bunlar ....” dediği, İsmet’in “yok ...bu vatanı .... bu ülkeyi kurtardı da ...... bunlar böyle adamlar BÜTÜN ÜMİT SİZLERDE KARDEŞİM.” dediği, N.ÇALIKUŞU’nun “BİZ KEMALİN ASKERİYİZ KOMUTANIM” dediği,

Tape No:6767, 16.06.2008 tarihinde Neriman AYDIN/ X ŞAHSIN HİKMET ile yaptıkları görüşmede; HİKMET’ in “Şimdi YÖK te karar alınca senato kararına göre alttan dersi olmazsa ancak öyle geçirebiliyorlarmış bu bildiklerim şimdi bide Bedrettin DALAN” “Bedrettin DALAN malum biliyorsunuz” “Bu işler yüzde elli yüzde elli Bedrettin DALAN ın elinde yüzde ellide olabilir yüzde ellide olmayabilir diyorlar” dediği, N.AYDIN’ ın “Bence yüzde yüz Bedrettin DALAN ın elinde” dediği, HİKMET’ in “Bizde aynı şekilde Askeriyle bir alakası Bedrettin DALAN ın .....”   dediği, N.AYDIN’ ın “Yok  ona gerek yok çünkü Kemal abin tanıyor siz merak etmeyin” “Kemal Abin kendisini eskiden de tanıyordu ama şimdi ona” “Çok daha yakin olanları var yakın arkadaşyları var” dediği,   

Tape No: 7337 15.07.2008 saat: 22:30 da Doğukan YORULMAZ’ ın Fatih...? ile yaptığı görüşmede; aralarında bir süre günlük konuşmalar yaptıktan sonra, D. YORULMAZ’ ın “Siyasetçi var değil mi Siyasetçi ruhu var bende” dediği, Fatih’ in “... bak konuşmalarımızla bunlardan bahsediyo... MEVZULARA GİRİYORSUN ÇOK SEVİYORUM ERGENEKON MU AAA NE KADAR KÖTÜ ŞEY DİYOSUN” dediği, D. YORULMAZ’ ın “Kardeş sıkıldım burda bide girelim oranın ortamını görelim diyorum NE VAR A... KOYUM HER GÜN DIŞARIDAYIZ BİDE GİRELİM ORDA YATALIM BİRAZ” “NE İŞİMİZ VAR BURDA, HEM KEMAL AMCAYI YALNIZ MI BIRAKACAZ ADAM İÇERDE, AÇ ... YAZIK ADAMA GÜLMEYELİM YA ...” dediği, Fatih’ in “Oğlum  ne manyak adamsın sen ya, Haydar ne yapıyo Haydar” dediği, D. YORULMAZ’ ın “DE ALKOLÜN ETKİSİ BU DE ALKOL ETKİSİ ONDAN ÖYLE DİYO DE, HANİ DİNLİYOLAR YA” dediği,  

Tape No: 7240, 29.08.2008 günü saat:22.29’da Noyan ÇALIKUŞU ile H. C.Ü.’ın yaptığı görüşmede; aralarında bir süre göz altında bulunan Kemal AYDIN hakkında konuştuktan sonra N.ÇALIKUŞU’nun “Tamam ne diyecektim bide ya ha sen telefon alabiliyon mu Telsim den şey hat isimsiz.” dediği, H.C.U.’nın “Hı hı alıyım ben sana komutanım” dediği, N.ÇALIKUŞU’nun “Hamza abi alıyo falan dedi Haydar hallediyor o işleri falan dedi” dediği, H.C.U.’nın “Ben onu Nevşehir de hallediyorum. Orda çevre olduğu için veriyorlar göz yumuyorlar telefoncular. İsimsiz bölgede belli olmuyor hangi ilden alındığı sadece baş harfi H ikincisi B diyor soyadında baş harfi B’ deki nerden bulacan H’ yi B’ yi…ama yine araştıran araştırır bulurda bizi bulamaz yani telefoncuyu bulur telefoncu kime verdiğini unutur” dediği, N.ÇALIKUŞU’nun “Dinliyor Orospu Çocukları telefonları da pezevengler” dediği, H.C.Ü’nün “Ben ordan alırım yani baya aldık 10-15 tane aldık...” dediği, N.ÇALIKUŞU’nun “Tamam onu hesaplaşırız sonra sen Çelebi abinden alırsın..” dediği,

Tape No: 7245 10.09.2008 günü saat: 22.09’da Noyan ÇALIKUŞU’nun M. Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede; aralarında bir süre Cezaevinde bulunan Kemal AYDIN hakkında görüştükleri, bu çerçevede M. Ali’nin Neriman AYDIN ile Tekirdağda bulunan Cezaevine Kemal AYDIN’ı ziyarete gideceklerinden bahsettikten sonra Noyan ÇALIKUŞU’nun “Tamam konuşuruz orda telefonları şey radyonun kenarına koyar yine konuşuruz” dediği, 

Tape No:7249, 11.09.2008 günü saat:18.03’te Eren MUMCU’nun Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; aralarında bir müddet günlük konuşmalar yaptıktan sonra, Eren’in Kemal AYDIN’ı sorması üzerine Neriman’ın “KEMAL amcan ALİ amcan ekimdeki duruşma bekleniyo gene yaptığımız itirazı reddetti mahkeme. İnşallah avukatımız bugün gene Ankaradaydı gene görüştüm ben inşallah ekimdeki ilk duruşmada yüksek ihtimal çok yüksek ihtimal serbest kalırlar diyo yani. İnşallah onlar çok mutlular sağlıkları çok iyi inanılmaz keyifliler yani bizde sağlıklarından endişe ederiz teyzem onun için her hafta gidip geliyorum bende iyiler çok şükür.” dediği, Eren’in de “... iletirsiniz artık ...” dediği,

Şüpheli Kemal AYDIN’ ın telefon irtibatlarına yönelik yapılan çalışmalar sonucunda; 

1
Durmuş Ali ÖZOĞLU



           
         304
2
Ergun POYRAZ






36
3
Eren MUMCU






16
4
Ercüment OVALI






118
5
Hasan Hüseyin UÇAR
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6
Hatice BAHTİYAR
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7
Hamza DEMİR
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8
Muhammet Murat AVAR
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9
Mehmet Ali ÇELEBİ     





174
10
Muhterem BAĞCI






32
11
Noyan ÇALIKUŞU
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12
Neriman AYDIN 
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13
Sevgi ERENEROL






26
14
Yaşar TOZKOPARAN





4
edilmiştir.

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

    Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

 Soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Yine soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak Devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine Devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetlerine sızmaya özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçinde 2002 yılında Milli Mücadele Hareketi olarak meydana getirilen bu oluşumun liderinin şüpheli Kemal Aydın olduğu hususunda dosya içeriği karşısında bir kuşku bulunmamaktadır. Örneğin şüpheli Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta; “Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. ancak yine karar Önderimizin ve sizindir…Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok… yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır…”, 09.11.2005 tarihinde Sevgi ERENEROL isimli şahsa hitaben yazılan mektupta ise; “…Türk Milletinin Ulusal uyanışında bir büyük mücadeleyi zaferle sonlandırmak üzere tarihi bir sorumluluğu üstlenen Sayın Kemal Aydın Bey…” , yine şüpheli tarafından gönderilen bir a mailde, “Kemal AYDIN benim ağabeyim... üç bucuk yıldır muhteşem bir hareketin önderliğini yapmaktadır...”  ifadeleri kullanılmaktadır. Yine birçok mektup ve konuşmada şüpheli Kemal Aydın’dan “Büyüğümüz”, “Büyüğümüz bir müthiş Türk olup, bize 4,5 yıldır Önderlik yapmaktadır”, “Sen öyle bir insanla  tanıştın ki, seni her konuda yetiştirecek, geleceğe hazırlayacak engin bir bilginin sahibidir kendisi. Zaten böyle olduğu için bizlere önderlik yapmaktadır” ifadeleri kullanılarak söz edilmekte ve yokluğunda bile kendisinden bahsolunurken olağanüstü saygı gösterilmektedir.

Şüpheli Kemal Aydın, şüpheliler Neriman, Durmuş Ali, Hatice Bahtiyar ve İbrahim Özcan’ında katıldığı 7 Ocak 2006 tarihinde yapılan bir toplantıda “Kumanda heyeti istemezse, izin vermezse hiç kimse bir sızamaz, isterseniz deneyin. Ayrıca hareketimizi yöneten kumanda heyetinde asker ve polis asla olmayacak “ demek suretiyle meydana getirdikleri oluşumun işleyişi hakkında bilgiler vermektedir. Şüpheli Neriman AYDIN Hayri B. isimli kişiye yazdığı mektupta amaçlarına ulaşmak için kullandıkları ve kendilerinin karargâh olarak sözettiği ve muhtemel olarak Ankara İli Meşrutiyet Caddesinde bulunan bir yerle ilgili olarak; “…Meşrutiyet,  Türk Ulusunun Ankara’dan yön ve yol bulmasında bir karargah merkezidir.  Meşrutiyet, içeri giren insanı kendiliğinden etkileyecek zaman ve mekan üstü bir yer olmalı,  havası büyülemeli, hatiplerinin söylemleri ise özellikle ilk kez gelen insanı kalbinin en hassas yerinden vurmalı, yerinde oturtmamalı, heyecanlandırmalı, ayağa kaldırmalı.   Meşrutiyet kuralları sıkı, insanları sadık,  Önderi’nin ışığında(şüpheli Kemal Aydın kastedilmektedir) tüm Anadolu’yu sallamalı, depremleri şiddetli olmalı… Tabii emperyalizme karşı dikkatli ve kendini korumalı. Meşrutiyet’in sırları olmalı… Fikirler ve eylemleri sadece kurmay heyeti bilmeli… Kurmay heyet arasında sır ve soru işareti olmamalı. Az insanla çok iş yapılmalı…Sayın Ergün POYRAZ bey ile de  Kemal Bey’den konuşmasını isterseniz…. Kendisinin olaya çeki düzen vereceğine şüphem yoktur. ..Sizinle paylaştığım her cümle bir sırdır ve sadece Kemal Beyle paylaşılır. Karargâhın sırları sırlarımızdır.  Sadece dikkat etmemiz gereken husus sırlarımızı kimlerle paylaştığımızdır” şeklindeki sözleriyle çalışma yöntemlerine ilişkin bilgiler vermektedir.

Şüpheli Kemal Aydın’ın aşağıda ana hatlarıyla açıklandığı ve ayrıntısı da deliller kısmında verildiği şekilde terör örgütünün amaçları doğrultusunda kendisine farklı alanlarda verilen görevleri yönetici olarak üstlendiği ve TSK’ne örgütün sızma çalışmalarını da yardımcısı Neriman Aydın ile birlikte idare ettiği görülmektedir. 

Şüphelinin, 1950 yılında Gümüşhane ilinde doğup, 1973 yılında Ziraat Bankasında memur olarak göreve başladıktan sonra, bir süre Tarım ve Köyişleri Bakanlığı’nda çalışarak, 2001 yılında Türkiye Kızılay Derneği’nde müfettiş olarak yaptığı görevden emekliye ayrılmasına karşın, öğretim görevlilerinden esnafa, askerden polise, istihbarat görevlilerinden askeri okul öğrencilerine kadar değişik alanlara yayılmış birçok meslekteki çeşitli kademelerde bulunan kişilerle kurduğu ilişki hayatın olağan akışına uygun olmadığı ve bu kişilerden gördüğü itibarın örgütün kendisine sağladığı güçten ve konumundan kaynaklandığı açıktır. 

Geçimini almış olduğu emekli maaşı ile sağladığını söylediği halde, birçok insanı evinde ve başka yerlerde ağırlaması, mülteci olan kişilerin yurt dışına gitmelerini sağlaması, kendisinin ise yurtdışı ve yurtiçinde birçok seyahate katılması, iş ihtiyacı olan kişileri işe alması, irtibatlı olduğu kişilerin tayin ve atama sorunlarını gidermesi, özelikle askeri ihale ve benzeri ticari faaliyetlerde bağlantılar sağlaması da olağan değildir.

Toplum üzerinde örgütün düşüncelerini etkinleştirmek üzere kendileriyle aynı düşünceyi paylaşan ve medyada etkili olan insanları kullanmayı amaçladığı, bu bağlamda İçişleri Bakanlığında Mülkiye Başmüfettişi olarak görev yaptığını söylediği C.E. ile görüşmesinde, başkomutanın emri olduğunu söyleyerek Yargıtay eski C.Başsavcısı Sabih Kanadoğlu’nun, örgütün amaçlarına hizmet eden ‘TOPLUMSAL HABER’ de yazı yazmasını istemiştir.

  Yine, Trabzon KTÜ’nde görevli Ercüment OVALI’nın, para bulabilmek için şirketin ortaklarını topladıklarından bahsettiği görüşmede, ‘nasıl olsa ben sizi paraya boğacağım, şaşıracaksınız kardaş devlet boğacak ben boğmayacam diyeceksiniz ki bugünleri de görecek miydik’ dediği, aynı şahsa Kuvayı Milliye Derneğine yapılan operasyon ile ilgili, Veli Küçük’ ün bir kahraman olduğunu söyledikten sonra ‘devletin esas devletimizin emrettiği doğrultuda doğru şeyler yapmaya devam edeceğiz, asıl amacın Veli Küçük aracılığı ile esas devletin vurulmak istendiğini,  devlet gereğini yapar sen merak etme’ demiştir. 
Kızılay Teftiş Kurulu Başkanı olduğunu beyan ettiği H.S.’ya, ‘bu devlet talimatıdır, bizim ajansımızla ilgili, onu oraya baskı yaptırabiliriz,  o çocukları onların ihtiyacı var katkıya, bu da bana bir emir, o bize bir emirdir, devletin başından emirdir’ dediği belirlenmiştir.


Şüphelinin Doğu Türkistan, Azerbaycan, İran ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti uyruklu vatandaşlarla irtibatları olduğu, bunları Ergenekon Terör Örgütünün emir ve talimatları doğrultusunda, diğer üyelerle birlikte organize edip yönlendirdiği, mülteci olanlarla irtibata geçtiği, bir kısmının yurt dışında kalıp iltica etmelerini sağladığı, örneğin, A.A. ve başkaları ile görüşmesinde, Amerika’nın, Doğu Türkistan’da İsyan çıkarmaya çalıştığını, bu isyan için dünyanın çeşitli yerlerindeki Doğu Türkistanlı şahıslarla irtibatlı olduğunu, bunu önlemek amacı ile Salihlide bulunan Doğu Türkistanlı şahıslardan tanıdığı olup olmadığını sorduğu, ‘şimdi devletimizin bize talimatı bu, esas devletimizin, benim ilgilenmem istendi bu işle, konuşalım oldu mu? sana anlatayım olayın vahametini ona tedbir alacağız’ şeklinde konuştuğu belirlenmiştir.

Durmuş Ali ÖZOĞLU ile görüşmesinde; ‘Biz Hasan kardeşimle beraberiz, bu Kıbrısla ilgili hadisenin zemini hazırdır en kısa zamanda istiyoruz sizden demesi üzerine,  Durmuş Ali’ nin yarin ablamda (Neriman Aydın) olacak abi dosya, İzliyosun demi şeyleri olayları’ dediği ve örgüt yapısı içerisinde bir plan hazırlığı olduğu anlaşılmıştır.

Azerbaycan uyruklu S.A.’in kendisine, A.’ in bir yakınının Bakü’ ye geleceğinden bahsetmesi üzerine, şüphelinin ‘ama ne istedikleri, senden ne isteyecekleri önemlidir, biliyorsun şimdi, telefonum dinlendiği için söylemiyorum anladın mı, sen de taleplerinden sonra, beni bilgilendiriyorsun’ diyerek örgütün hiyerarşik yapısı içindeki konumunu ortaya koymuştur.

İran uyruklu Elyar isimli şahısın Kanada’ya yerleşmesi sırasında karşılaştığı sıkıntıları dile getirdiği telefon görüşmesinde, şüphelinin ‘ben sana giderken herşeyi söyledim, hiç söz tutmadın, ben sana giderken birşeyler söyledim şunları şunları şunları şöyle yap, şöyle davran, bu telefonda olmaz, bu telefonda bana neyi anlatıyorsun’ dediği, bu şekliyle aralarındaki özel ve gizli ilişkiyi vurguladığı, örgütün yurt dışında yapacağı faaliyetler için bu şahsın ve diğer bir kısım kişilerin yurt dışında kalmalarını temin etme gayreti içindedir.

Şüphelinin, örgütün psikolojik savaş faaliyetlerinde de görev aldığı anlaşılmaktadır. Bu çerçevede S. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; ‘sizin savaşınızın 12 nisan 2007 tarihinde başladığını, düşmanın yürüttüğü psikolojik savaşta mağlup olmamalarını söyleyerek bilgi alması için toplumsal haber.com isimli sitenin adresini verdiği ve oradaki herşeyi inceliyorsun oradaki herşeyi, orayı biz orayı biz devlet organize ediyor orasını, esas devlete ait anladın mı, burada Neriman Aydın, Ali Özoğlu ve Hatice Bahtiyar’ ın yazılarını göreceğini, özellikle Neriman Aydın’ın bütün yazılarını okumasını istediğini, Antalya’ya gittiğinde şahısla görüşeceğini söylediği, Serkan’ın genelkurmayla falan görüştün mü demesi üzerine, şüphelinin telefonlardan, telefonlarda hiçbir şey konuşmuyoruz’ demekte bir yandan da diğer birçok konuşmasında da belirttiği gibi yasadışı faaliyetlerini gizlemek amacıyla telefon konuşmalarına kısıtlamalar getirmektedir. 


Örgüt içerisinde değişik görevleri bulunan birçok kişinin şüpheliye sürekli istihbari bilgi ve doküman aktardığı da saptanan hususlardandır. Bu bağlamda, şüpheli Hamza Demir ile telefon görüşmesinde Hamza’nın ‘bu telefonda olmaz da abim, Batman’dan birşeyler yakaladım, çok önemli içinde bir tane de namussuz var da, ben notlarını he notlarını tabi onların hep aldım’ dediği, şüphelinin tıpkı kendisine bağlı hücre yapılanması içinde yeralan askeri personel gibi Hamza Demir, M.T., A.E., H. vs. kişilerin topladıkları istihbari bilgileri şüpheliye aktardıkları, şüphelinin de bir yandan bu istihbari çalışmaları yönetirken bir yandan da elde edilen bilgileri örgüt içindeki üstlerine aktardığı tespit edilmiştir.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüyapılamasında şüphelinin askeri personel sıfatı olmamasına rağmen, çevresinde askeri personel olarak tanındığı ve “paşa” unvanını kullandığı da görülmüştür. Bu bağlamda Ş. isimli şahısla yaptığı görüşmede, Ş.’ün ‘Paşam şöyle kısaca bir şey yapayımda… arkadaşlar merkez ordu evinde kalacaklarmış’ dediği, bir başka görüşmede N.’in ‘Kemal bey sizin askeri kimliğiniz yok mu’ diye sorması üzerine şüphelinin ‘şimdi siz buralarda oturanlar bu işlerin özel olduğunu bilmiyor musunuz, telefonda birşey söylemiyorum ben telefonda bunlar söylenmez gizli olacak’ dediği ve devamında bu kişiler tarafından tuğgeneral olarak tanındığı anlaşılmaktadır. 

Yine, şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU ile görüşmesinde; Durmuş Ali’nin ‘Kimlik üstündemi bitti olay’ diye sorması üzerine şüphelinin ‘kimlik üstümüzde’ demesi karşısında, Durmuş Ali’ nin ‘Kimlik üstündeyse bitti abi, Üniformaya gerek yok ki’ dediği de görülmektedir.

Ergenekon Terör Örgütünün amaçları ve talimatları doğrultusunda Kemal Aydın’ın liderliğinde meydana getirdikleri yukarıda anlatılan bu oluşum ile faaliyette bulunan aralarında ara yönetici olarak Neriman Aydın’ında bulunduğu şüphelilerin, cebir ve şiddet kullanarak TBMM’ni ortadan kaldırmaya, kısmen veya tamamen görevlerini yapmasını engellemeye teşebbüs ile cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs etmek suçlarını işledikleri dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır:


 Örneğin, Ergenekon Terör Örgütünün, değişik kurumlar içine sızması ve kadrolaşması bağlamında, şüphelinin el konulan belgeler, alınan telefon kayıtları ve ifadesinden emniyet, yargı, üniversite, MİT, bakanlıklar vb. kurumlarda birçok kişi ile irtibatlı olduğu, kendilerine yakında devletin anayasal düzeninin değişeceği, sabırlı ve dikkatli olmaları ‘DEVLET’in bu işi halledeceği yönünde telkinde bulunduğu, örneğin emniyette görevli M.B. ile görüşmesinde, “Onlarla Devlet uğraşır, zamanı var, onların sonu gelecek” şeklinde sözler kullandığı, yine Yeditepe Üniversitesinde dil kursunda olan bir kamu görevlisine ‘bizim Bedrettin DALAN’ ın üniversitesinde…Türk Milletini satacaklar demi, neyse bu işleri sonlayacağız merak etmeyin, senin kursun bitmez onu söyleyeyim, Senin kursun bitmeden ben o kursu yarım bıraktırırım sana onu, haberin olsun’ dediği,
Ülkenin her yandan işgal edildiği evham ve hezeyanları uyandırarak yasama ve yürütme organını çalışamaz hale getirme ve ortadan kaldırma, itibarını yoketme, ülkede askeri müdahale zemini oluşturma ve Türk Silahlı Kuvvetlerini askeri müdahalede bulunması için çalışma faaliyetleri çerçevesinde, bir görüşmede,“çok kısa bir süre sonra Türkiye’nin yönetiminde bulunacağım… biz de psikolojik savaş tarafını yürütmek durumundayız…”, diğer bir görüşmede şüpheliden sonra telefonu alan Neriman Aydın’ın ‘talebimiz şu devletimizi yönetmek, o günlerde çok yakın tanklar hazır, burdan sana şey olsun, buda sana müjde, Zara’ya diyorum ki gece yarısı seni çağırabiliriz Meclise, bize şarkı türkü söylersin sabah saat dörtten sonra” ve yine Ercüment Ovalı ile konuşmasında ‘devletimizi kuran adam ölmedi, kurdurduğu eserini Tayyip gibi, Abdullah Gül gibi, Devlet Bahçeli gibi, ne ediğü belirsiz alçaklara yıktırır mı…”, diğer bir konuşmasında, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsoruşturmasında tutuklu bulunan kişilerle ilgili ‘Sevgi Erenol içerde,  Veli Küçük paşa, ama bu işlere yemin etmiş insanlardır, onlar bu iş için benim gibi ölümü göze almış insan, sevgi hanıma yapılanı nasıl kabul ederiz anladın mı, 8-9 ay oldu Ergün Poyraz’ı daha mahkemeye çıkarmadılar, biz de bu ülkenin düşmanlarına hukuksuzluğu yaşatacağız, unutma bu sözümü, hukuku arayacaklar bulamayacaklar, anladın mı…” demesi üzerine, Ercüment’in de “eskiden olduğu gibi dediği,’ ve İ.S. ile görüşmesinde ‘Devlet Bahçeli gibi bir haine Türkiye’ye ihanet eden bir haine destek verip oy veren insanlar değiilmisiniz, Tayyip Erdoğan’dan, Devlet Bahçeli’nin, Deniz Baykal’dan farkı ne soruyorum söyle oda ihanet içinde, oda ihanet içinde, bir tane bir vatansız Türk ... Türk milletinin düşmanı bir o… çocuğu şuanda cumhurbaşkanlığı makamını işgal ediyor, benim telefonlar bak benim telefonum dinleniyor, eylem, eylem ne yapıyorsunuz, ne yapıyorsunuz, hala ihanetin hala Türkiye Cumhuriyeti devletine ihanet edenlerin yanında mı olacaksınız, bu ülkenin 6 senedir bu ülkenin dağında taşında benim Diyarbakır’da Batman’ı Mardin’i Şırnak’ta izlerim var Urfa .., o zaman kafanıza kafalarınıza birer tane kurşun sıkın o zaman  mücadele etmenin anlamı yok’ dediği,


Şüpheli Neriman Aydın ile birlikte şüpheliler Durmuş Ali Özoğlu ve Hatice Bahtiyar’ın da katıldığı bir toplantıda şüpheli Kemal Aydın’ın şüpheli İbrahim Özcan’a  “Milli İradeye hakim olamadığınız sürece hiçbir şey yapmazsınız İbrahim Bey. Lütfen dikkat buyurum. Devlet iradesine el koyamadığınız sürece hiçbir şey yapmazsınız.” , şüpheli Neriman AYDIN’ın  Metin A. isimli şahsa yazdığı mektupta ise; “..birkaç yıl sonra Çankaya’da yükselen bir ateş ve tüten bir duman görürseniz, sakın şaşırmayınız... O bağımsızlığımızın dünyaya duyurulması kutlamalarının işareti olacaktır, o ateşi yakmak için sabırsızlanıyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı tespit edilmiştir. 

Şüpheli Neriman Aydın’da ele geçen bir ajandada yazılı olan:

-“M.H.- Cumhurbaşkanı olarak düşünülüyor” ,

-“Devletimizin yeniden sahibi olduğumuzda büyük Türk Milleti olarak yapacaklarımız 10 Temmuz 2005 Çankaya ile başlayıp Türkiye Büyük Millet meclisinin yeniden açılacağından, Anıtkabir özel defterine ilk ziyaret anında yazacaklarım ile devam ettiği, Büyük önder… …Neriman Aydın 12 Şubat 2004”,
-“Lozan antlaşmasının imza günü Türkiye de resmi tatil günü ilan edilecek… Neriman aydın 10 Temmuz 2005” , 

-“Kanun Teklifi= Türkiye’deki Hıristiyanlar Türkiye’de bulunan ve kilise sahibi tüm dini görevliler (Hıristiyan-Yahudi)  en kısa zamanda (Süre konulacak) … …Türk Ortadoks Kilisesi dışında …” “Tüm Jandarma il/İlçe komutanlıkları yetkilidir gereği millet adına Çankaya 8 Ocak 2005 Neriman Aydın Türkiye deki Hıristiyanlar Türk Ortadoks Kilisesi’ne bağlıdırlar. Aksi olanlar Türkiye’yi verilen sürede terk edeceklerdir. Hıristiyan Kilisesi olarak ülkemizde geçerli tek kilise ve otorite TÜRK ORTADOKS KİLİSESİDİR Çankaya, Neriman Aydın 10 Temmuz 2005”, 

- “Hıyaneti Vataniye Kanunu önce kanun olarak çıkarılacak, sonra Anayasa maddesi yapılacak …”, 

-“GİZLİ ÖNERGE VE GİZLİ OTURUM: Dışişleri Bakanlığı, iç işleri bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığının mevcut kadroları ile sosyal güvenceleriyle görevden el çektirilmeleri …Neriman Aydın 23 Aralık 2005 Çankaya yazdığı, devamında GİZLİ ÖNERGE VE GİZLİ OTURUM: Mustafa Kemal Atatürk’ün kabri ile ilgili notların”, 

-“KANUN: Milli Güvenlik Genel Sekreterliği lav edilerek yeni baştan mason olmayan… …paylaşılacaktır 18 Şubat 2006 Neriman Aydın yazdığı, devamında KANUN: Devletimiz, Vatanımız ve Milletimizin aleyhine… …cezalandırılacaktır 18 Şubat 2006 Neriman Aydın”,

- “KANUN TEKLİFİ: Türk milleti nüfus kayıt işlemleri sırasında gerek nüfus kaydı düzenlemesinde, ve andından bu isimle yapılacak her tür vatandaşlık işlemlerinde çift isim alan vatandaşlarımız bu isimleri arasına nokta ve bu isimler kısaltma olarak kullanılmayacaktır…”  şeklindeki hususlar bir bütün olarak değerlendirildiğinde Ergenekon Terör Örgütünün ve bu örgüt içinde faaliyette bulunan şüphelilerin amaçları ve bu amaçlara ulaştıktan sonra yapmayı düşündükleri hususlar apaçık ortaya çıkmaktadır. Amaçlarına ulaşmaları halinde cumhurbaşkanı olacak kişinin bile belirlenmiş olması Türkiye Cumhuriyetinin karşı karşıya olduğu tehlikenin büyüklüğünü anlama açısından manidardır. Çeşitli bakanlıklarda çalışan tüm görevlilerin işten atılmaları, tüm gayrimüslimlerin ve kilise görevlilerinin (şüphelilerle birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçinde faaliyette bulunan Sevgi Erenerol’un basın sözcülüğünü yaptığı ve mensubu bulunduğu Türk Ortodoks kilisesi dışında) yurtdışına çıkartılmalarının ve MGK’nun ortadan kaldırılmasının planlanmış olması örgütü ve hedeflerini deşifre etmektedir. 


Yasama ve yürütme organını ortadan kaldırma veya çalışamaz hale getirme amacını gerçekleştirmek için kullanacakları yöntemin cebir ve şiddet unsurunu fazlasıyla taşıdığı da dosya içeriğiyle sabittir:

 Örneğin; yaptığı görüşmelerde ‘imamları ekleyin şimdi onların hepsini soyacağız, video kasetlerine alacağız, ne kadar sünnetsiz imam var onu bu millet görecek, şimdi o orospu çocuklarının işi benim…onları ödettirecez demedim mi, bu millete kim ihanet ettiyse kimliği kişiliği sıfatı hiç önemli değil kim olursa olsun, biz bunlara hep soracaz, sonları geldi, hepsinin a… si..cez şimdi bunları ortadan kaldırma görevi de benim lan işte,onu yapıyorum…BU ÜLKE İÇİN BİZ ÖLÜME KARAR VERMİŞ İNSANLARIZ yani onu bunu içeri alırlar falan filan diyorlar herhalde.. o ibne kılıklı görevli ama onu dağlara taşlara gönderecem, Ama o ibne kılıklı görevli hemde çoluğu çocuğu yan yana olmayacak kendi bi yere karısı bir yerde kalacak … bir daha geri gelmemek üzere,  çoluk çocuklarını da cezalandıracağız kendileri yalnız olsa çoluk çocuklarını da çünkü piçler yeniden kalkar gelirler yarın o piçleri kullanırlar…” şeklinde konuşmalar yaparak, örgütün amacına ulaşmak için kullanmayı planladığı yöntemlerini apaçık gözler önüne sermektedir.

 Şüpheli Kemal Aydın’ın yardımcısı olan Neriman Aydın tarafından dönemin Jandarma Genel Komutanı olmakla birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçinde yönetici konumunda bulunduğu anlaşılan ve hakkında bu iddianame ile dava açılan M.Şener Eruygur’a gönderdiği bir mektubunda ülke çapında yayın yapacak bir gazete konusunda desteğini istedikten sonra;  “…Türk Ulusunun  bir an evvel yönetimde hakim olmasına imkanlar, fırsatlar hazırlayacağı muhakkaktır... Türk Ulusunu emperyalist, siyonist AB ve ABD ye sömürge yapmaya yemin etmiş siyasi zihniyetlere bu gazete ile ya da  bir TV kanalı ile Türk Ulusunun layık göreceği tokatı atma fırsatı doğacak ve Türk Ordusunu yıpratacak bir  ihtilale gerek kalmayacaktır düşüncesindeyiz. Çünkü bu kez yapacağınız bir ihtilalin Ulusal Tam Bağımsızlıktan, Ulus Devlet varlığımızdan yana olmasını,  Vatan ve Devlet hainlerinin ise  kafalarını almasını bekleriz” ,

Şüpheli Neriman Aydın’ın 21.02.2007 tarihinde gönderdiği e postada; “biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..”, 

Yine şüpheli Neriman Aydın’ın 10.01.2007 tarihinde İsmail şahsa gönderdiği e postada; “…Davamız... ihaneti cezalandırmak davasıdır...”,

Şüpheli Neriman Aydın’ın 19.08.2003 tarihli Bilgi notu başlıklı alt kısmında “paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu” başlıktı notunda; “…Değerli Büyüğüm, Biz 65 yıldır  Sizi bekliyoruz....  Ama ortada yoksunuz...    Yolumuz ölmek ve öldürmek ihtimalleriyle doludur.  Bu tehlikeyi Biz göze aldık, Siz de alıyorsanız başlayalım deriz….Farklı düşünüyorsanız bu düşüncenizden vazgeçmenizi tavsiye ederiz. 150 likler listeleri hazırlayan Türk Milleti, 150 binlikler, 15 milyonluklar listeleri de  hazırlayabilecek idrak ve şuurdadır”,

Yine şüpheli Neriman Aydın’ın şüpheli Durmuş Ali ile yaptığı bir telefon görüşmesinde, “seni sorup  duruyor, tabi orda çarşaflı hanımlar sağlık hizmeti almaya gelmişler Hacettepe’ye.  Bunlar ne dedi annem, bunlar Atatürk’e başkaldıranlar dedim, anne dedim, ‘YAKINDA BUNLARI KESECEĞİZ’ dedim. Acele edin acele edin diyor,  o çarşafları katlayıp  koyacak yer bulamazlar  merak etmeyin  dedim onlara. Biraz millet ile biraz siyaset yaptık  işte” dediği, Durmuş’un “ Eyvah eyvah, valla mı, iyi valla iyi.” dediği, şüpheli Neriman’ın da “Gerisi, çok çalışıyoruz.” dediği konuşma içerikleri gözetildiğinde Ergenekon Terör Örgütünün amaçlarına ulaşmak için kullanacağı yöntemler açıkça ortaya çıkmaktadır.

Şüpheli Ercüment OVALI’nın 31.08.2007 tarihinde Genelkurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben yazdığı anlaşılan mektupta; “…hatta gerektiğinde  biyolojik silahlar üretebilecek bir biyoteknoloji merkezi idi…Her türlü  silaha karşı  tedbire sahip olmasına rağmen Biyolojik silahlarla savaşma konusunda yeterli hazırlığı olmayan ülkeme biyolojik savaş endüstrisini kurmaktır…ATİ (şüpheli Ercüment’in şirketi) tesislerinin 15 günde bu silahı üretece hale gelebilecek şekilde dizayn edilmiş olması…” şeklinde kullandığı ifadeler şüphelilerin biyolojik silahlar üretme çabası içinde oldukları ve bunu temin edebilmek için dönemin Genelkurmay Başkanından yardım istedikleri da görülmektedir. Üretmeye çalıştıkları biyolojik silahları örgütün amacına ulaşabilme yolunda ne şekilde kullanmayı planladıkları hususu ise tam olarak bilinememektedir. 

             Şüpheli Kemal Aydın’ın yardımcısı olan ve onun talimatları doğrultusunda hareket eden Neriman Aydın’ın askerleri kanunlara karşı itaatsizliğe teşvik etmek suçunu da işledikleri anlaşılmaktadır:


Örneğin, şüpheli Neriman’ın dönemin Jandarma Genel Komutanı olan ancak gerçekte Ergenekon Silahlı Terör Örgütüadına faaliyette bulunan şüpheli M.Şener ERUYGUR’a yazdığı 05.03.2004 tarihli mektupta; “Değerli Büyüğüm, 2003 Ağustos ayında şahsımı kabulünüzde Yüksek Makamlarınıza bir iki cümle ile açıklamaya çalıştığım, tedbir alabileceğiniz düşüncesiyle, özellikle Devlet-Millet ve Ülke güvenliğimizle doğrudan alakalı olan, şahsınızda Türk Silahlı Kuvvetlerinin birçok bilgi ve belgeye kolaylıkla ulaşabileceği konuyu ayrıntılı olarak bir kez daha Asıl Ellere iletmenin bir Türk Evladı olarak görevim olduğu  inancındayım…Türk Ulusu bu konuda endişelidir Paşam. Bir tarikat sapığının henüz Başbakan değilken bile Kıbrıs’ı, Kıta Sahanlığını, Ermenistan, Kürdistan tavizlerini emperyalist babalarına söz vermiş  icraatlarının yanında,   Menderes’in yaptıkları solda sıfır kalmaktadır. Kaybettikten sonra kelle alınması Kıbrıs’ı geri getirmeyecektir”, 
             Yine aynı şüpheli M.Şener Eruygur’a 14.10.2003 tarihinde yazdığı mektupta; “Değerli Büyüyüm, işbirlikçi siyasi kadroların sömürge anlaşmalarına parti adı fark etmeksizin korkusuzca, uyarı şeklindeki beyanlarınıza rağmen hiç çekinmeksizin imza atmalarını Siz Türk Silahlı Kuvvetlerinin her seferinde “Türk Silahlı Kuvvetleri AB’ne karşı değildir” sözlerinde buldukları cesarette ararız. Bu şekildeki ifadelerinizi Türk Milleti olarak koyacak yer bulamadığımızı itiraf etmeliyim.  Çünkü Türk Ulusu bu şekildeki sözlerinizle demek ki korkulacak bir durum yoktur rehavetine ve yanılgısına kapılmakta ve ihanetleri 65 yıldır ispatlanmış biri diğerini aratmayan soysuzlara desteklerini sürdürmeğe devam etmektedirler…Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  aleyhine  azınlık ruhlu, molla zihniyetli  kafalar tarafından  inanılmaz bir propaganda yapılarak kitleler etki altına  alınmakta ve  Türk Silahlı Kuvvetlerinin  dayanak noktası inceltilerek  altı  oyulmaktadır…işbirlikçi ve satılmış  mevcut siyasi partilere yönlenmelerine ve emperyalist ülkeler güdümünde çeşitli yollarla istismar edilmelerine yol açan tutumlar karşısında   Türk Milletini ve Türk Devletini temsilen Devletimizin yegane  teminatı Türk Silahlı Kuvvetlerinin ve değerli komutanlarının  bu boşluğu doldurmasını beklemek bunca ihanetten sonra  hakkımız diye düşünüyoruz. Türk Ulusunun Milli olan her kafasından  faydalanmanızı bekliyoruz….Türk Ulusu olarak amacımız zamansız harekete geçmemek, ama geç de kalmış olmamaktır.  Örgütlenmemizde ve uyanmamızda bize katkıları olacak yegâne milli güç Siz Türk Silahlı Kuvvetleri’nin olduğuna inanıyoruz.   Türk Milleti bu konuda ısrar etmektedir Paşam. Plan ve program yapma, karşı düşünce üretme ve bu düşünceleri icraata  dönüştürme zamanıdır.  Tek bir sömürge anlaşmasının imzalanmasını ve yürürlüğe  girmesini, hiç edilen tek bir Kamu kurumunun satışını  durduramadığınız, durduramayacağınız içindir ki, tam bağımsızlığımızı kaybetmiş bulunuyoruz.  Bu konudaki ihmalkarlıklarınızın devam etmemesi için acilen tedbir almanızı bekliyoruz. Durdurmak için kafalar koparılması gerekiyorsa, o da yapılmalıdır.  Türk Ulusunun düşünceleridir. .. Türk yurdunda Türk ulusuna yakışır bir hayat istememizi bize çok görmeyeceğinizi ümit ediyor ve biz Türk Milletine gizli öncülük görevinizi yerine getirmenizi bekliyoruz…”, 

               Tümgeneral Sabri D. isimli şahsa yazdığı mektupta ise; “…Türk Ulusuna 85 yıl önce biçilen sömürge gömleğini  1923- 10 Kasım 1938  den beri 66 yıldır yeniden ısrarla  giydirmeye çalışan emperyalistler ve işbirlikçilerine gerekli dersi bir kez daha olmak üzere yine Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Ulusu birlikteliği vereceğine inancımız tamdır. Gizli Öncülüğünüz kaçınılmazdır”,

           Şüpheli Neriman Aydın’ın 10.10.2003 tarihinde halen devam eden Ergenekon Silahlı Terör Örgütüdavası tutuklu sanıklarından olan Veli Küçük’e yazdığı mektupta ise; “Paşam,  65 yıldır ihanette sınır tanımayan 65 yıllık Ankara Hükümetlerinden aksi bir tavır ve davranış beklememiz Türk ulusu olarak gaflette olduğumuzu gösterir. Bunun bilincindeyiz. Türk Ulusu olarak  bütün beklentilerimiz Türk Silahlı Kuvvetlerinin yapacaklarına yöneliktir….Bizi yanıltan  Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihanette sınır tanımayanlar üzerinde etkin ve etkili olamama  duruşudur.”  şeklinde ifadeler kullanarak TSK’ni Anayasa ve yasalarımız gereği emri altında bulunduran yasama ve yürütme organına karşı suç işlemeye teşvik ettiği, uyması gereken kanunlara itaatsizliğe teşvik ettiği görülmektedir.
Şüpheli Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN’ın, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile birlikte Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Ayrıca gizli tanık Kıskaç’ın, şüpheli Neriman Aydın ve Kemal Aydın’ın da aralarında bulunduğu örgütün Kuvvai Milliye uzantısının gizli bir toplantısında genç subaylara örgüt adına rozet taktığı şeklindeki beyanı şüphelilerin TSK’ne sızma konusundaki ulaştıkları aşamayı ve bu konuda ne kadar pervasız davranabildiklerinin kanıtıdır. 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütütarafından görevlendirildikleri anlaşılan şüpheliler Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun şüpheli Kemal Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda hareket ettikleri, Kara Harp Okulunda okuduğu sırada Noyan Çalıkuşu ve Mehmet Ali Çelebi’yi örgüte kazandırdıkları, bu aşamadan sonra da şüpheli Mehmet Ali’nin harp okulunda okuyan diğer öğrencilerin örgüte kazandırılması konusunda kilit bir rol oynadığı, bu amaçla samimi olduğu başta soruşturma kapsamında yakalanan Eren Mumcu, Önder Koç, Hasan Hüseyin Uçar ve Yaşar Tozkoparan’ı olmak üzere arkadaşlarını bilge bir kişi olarak tanıttığı şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile tanıştırdığı, sonrasında da şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın yönlendirmesiyle şüpheli Durmuş Ali Özoğlu ile tanıştırılmasını sağladığı, hafta sonlarında ve her fırsatta arkadaşlarını şüpheli Kemal ve Neriman’ın evine getirdiği, bazen de dışarıda buluşmalarını temin ettiği, gece geç saatlere kadar bu gizli toplantıların sürdüğü, şüpheli Kemal’ın toplantıya katılmayanları takip ettiği, anayasal kurumlar olan yasama ve yürütme organlarının faaliyetlerini örgütün istekleri çerçevesinde nasıl sonlandıracakları konusunda bu personelleri eğittiği, sorunlarını özelikle Durmuş Ali Özoğlu aracılığıyla üst amirlerine ileterek çözdüğü, bu kişilerin askeriyede bulunan diğer arkadaşlarını da örgütün amaçlarına uygun bilgilendirmelerini sağladığı, bu hususta talimatlar verdiği, yine bu kişiler aracılığıyla beraber çalıştıkları komutanlar hakkında ya da diğer askeri okul öğrencileri hakkında özel bilgiler topladığı ve paylaştığı, Hizb-ut Tahrir Terör Örgütüne sızmalarını sağlayıp, görevlendirdiği, gizli yapılan bu toplantılarda başta şüpheli Kemal olmak üzere Neriman ve Durmuş Ali’nin Ergenekon Terör Örgütü’nün propagandasını yaptıkları, şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın bir yandan Genelkurmay Başkanlığı ile ortak hareket ettikleri ve yapılan faaliyetlerden Genelkurmay Başkanlığının haberinin bulunduğu konusunda bir hava oluşturdukları, bir yandan da subay adayı askeri öğrencilerle çok yakından ilgilenip onları etkilemeye ve güven kazanmaya çalıştıkları, yapılan bu çalışmaların sonunda adı geçen Kara Harp Okulu öğrencilerinin örgüte katılmalarının sağlandığı, örgüte bu şekilde dahil olan bu askeri okul öğrencilerinin örgütün amaçları doğrultusunda eğitilmeleri konusunda seminer adı altında programlar yapıldığı, askeri öğrencileri Türkiye Cumhuriyetinin yürütme organına karşı kışkırtarak yönlendirdikleri, bu öğrencilerin zamanla örgütün Kara Harp Okulunda şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda davrandıkları anlaşılmıştır.  

Şüpheli Kemal Aydın ve kendisine bağlı olarak çalışan Neriman Aydın tarafından görünüşte Atatürkçü olarak yetiştirildikleri söylenen askeri personel olan şüpheliler gerek dosya içerisinde bulunan telefon konuşmaları, a-mail içerikleri ve alınan ifadelerinde şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın ve hatta Durmuş Ali Özoğlu hakkında övücü takdir edici ifadeler kulanken, diğer taraftan eğitim gördükleri Kara Harp Okulu eğitim sistemini ve bağlı bulundukları komutanlarını aşağılama derecesinde eleştirmektedirler. Bu tablo karşısında askeri personel olan şüphelilerin kendi komutanlarına değil de ismi geçen şüphelilere ve dolayısıyla da örgüte gönülden bağlı oldukları açıkça anlaşılmaktadır. Bu durumda örgütün TSK’ne sızma konusunda elde ettiği ürkütücü başarıyı gözler önüne sermektedir. 

Örneğin Noyan Çalıkuşu ve Eren Mumcu tarafından 20.02.2007 tarihinde şüpheli Neriman Aydın’a gönderilen bir a-mailde; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”, 

Şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından gönderilen diğer bir a-mailde, “sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum”,

Yine şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen a mailde; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde şeklinde takdir, minnet ve saygı dolu ifadeler kullanırken, öte yandan   “Şu zamana kadar benim örnek alabileceğim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gönderilirken kişiliklerinden çok alaverelerle yaptıkları kariyerleri olmasıdır…her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundaki sistemde değişiklik yapıyor. Dolayısıyla Harbiyeliler neyin doğru neyin yanlış olduğunu değerlendiremiyor. Yaptıklarını da inanarak değil yapmak için yapıyorlar “ biçiminde hakaret derecesine varan eleştirilerde bulunabilmektedirler. 

Yine şüpheli Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen a-mailde; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşaları…” ifadeleri kullanılabilmektedir. Bir taraftan her fırsatta TSK’nin emrinde olduğunu ve esas devlet derken orduyu, başkomutan derken Genelkurmay Başkanını kastettiğini iddia eden şüphelinin diğer taraftan kahraman Türk Ordusunun üst rütbeli subayları hakkında kullandığı akılalmaz ifadeler, şüpheli Nerman’ın TSK hakkındaki gerçek düşüncesini apaçık ortaya koymaktadır. Tek başına bu ifadeler bile şüpheli Neriman ve Kemal Aydın tarafından örgüte kazandırılan askeri personel olan şüphelilerin örgütle ilişkilerini çözebilmek ve örgütün TSK üzerindeki emellerini anlayabilmek adına oldukça anlamlıdır.
Ergenekon Terör Örgütünün, diğer terör örgütlerine sızarak doğrudan ya da dolaylı olarak amacı doğrultusunda kullanma amacı doğrultusunda da şüphelinin, Neriman Aydın ile birlikte Hizb-ut Tahrir terör örgütüne sızma faaliyetini de yönettiği ortaya çıkmıştır. 

Bir görüşmesinde, ‘Ben Cudi dağına gidiyorum, ben Irak’a gidiyorum ben, Ben Kandile gittim… telefonda olmaz seninle o işi telefonda mı konuşacağız, Yani kalemi kırarlar biter iş’ , şüpheli Ercüment OVALI ile görüşmesinde, ‘Ben PKK dağa adam çıkaran adamlarla görüşüyorum ya, Ben hain miyim, Bana benim Devletim bana esas Devletim hain gözüyle bakıyor mu, Görüşmem gerekir görüşüyorum, Ben PKK lılarla görüşüyorum dağa adam çıkaran adamlarla oturup konuşuyorum ben PKK lı mıyım terör örgütü mensubu muyum terör örgütüne destek mi veriyorum orda orda bu Devletin ve Türk milletinin ihtiyacı olan bilgileri tamam mı düşmana aktarıyorum düşmana söylüyorum söylemem gerektiğini’ diyerek Ergenekon Silahlı Terör Örgütüadına PKK terör örgütü ile de bağlantı kurduğu anlaşılmaktadır.

Şüpheli Kemal Aydın’ın kendisinin yardımcısı Neriman Aydın’ın ile  birlikte, Ergenekon Terör Örgütünün faaliyetleri doğrultusunda hareket eden Kuvvai Milliye Derneği ile ve bu dernekte yöneticilik yapan Durmuş Ali Özoğlu’yla, diğer taraftan da İbrahim Özcan ve Hatice Bahtiyar’la bağlantı halinde olduğu, kendi telefon görüşmelerine göre PKK ve yöneticileri ile irtibatlı olduğu hatta onlara devlete ait bazı belgeleri de verdiği, yine bu amaçla ordu içerisine sızıp Ergenekon Terör Örgütünün hedefleri doğrultusunda yetiştirdiği şüpheliler Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu’nun terör örgütü olduğu Yargıtay Kararlarıyla sabit olan Hizb-ut Tahrir’e sızmasını teşvik edip talimatlarla yönlendirdiği, bu örgüte ilişkin bilgi ve belgeleri bu kişiler vasıtasıyla temin ettiği ve Ergenekon Terör Örgütünün gelecekteki eylemlerine bu örgütü de katma planı içerisine girdiği, yapılan aramada bu şüphelilerin Hizb-ut Tahrir Terör Örgütünden temin ettikleri dökümanların şüphelinin evinde ele geçtiği anlaşılmaktadır.  

Kara Harp okulunda okuyan ve sonrasında mezun olarak TSK bünyesine katılan kişileri gizli hücre yapılanması şeklinde örgütlediği, çeşitli evlerde bu kişilerin örgütün amaçları doğrultusunda teorik eğitimini sağlamak üzere bir yapılanma kurduğu, örgüte katılmalarını sağladığı ve askeri okuldan mezun olarak TSK katılan kişileri öncelikle komando olmaları ve daha sonra bu özelliklerinin yardımıyla Özel Kuvvetler Komutanlığına sızmaları ve kurmaylık sınavlarında yüksek notlar alması konusunda yönlendirdiği, bunun başarılması için şüpheli Durmuş Ali Özoğlu’nun TSK içinde tanıdığı üst rütbeli kişilerin yardımını sağladığı, şüphelinin yardımcısı Neriman Aydın ile birlikte her türlü maddi ve manevi fedakârlığa katlanarak en iyi şekilde yetişmelerini sağlayan Türk Milletine ve Türkiye Cumhuriyeti Devletine hizmet etmeleri beklenen askeri personele, T.C. Anayasasında düzenlenen devlet kavramından başka bir şekilde tanımladıkları ve Ergenekon Terör Örgütünün nihai hedeflerinden olan (devlet içindeki başka bir) ‘DEVLET’ e hizmet etme düşüncesini aşıladıkları tespit edilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün, Türk Silahlı Kuvvetlerinin içine sızması ve burada sağladığı yasadışı hücre yapılanmasında ve görüştüğü diğer kişiler üzerinde etkisini arttırmak ve güven bırakmak amacıyla, ordu ile herhangi bir şekilde resmi bir bağlantısı olmamasına rağmen, zaman zaman ise Genelkurmay Başkanlığı ile irtibatlı olduğunu beyan ettiği, şüpheli Neriman ile sürekli olarak T.C.Anayasasında kurumlarıyla tanımlanan Türkiye Cumhuriyeti Devletinden farklı bir yapılanmayı bir anlamda da kendisinin ve bağlı bulunduğu örgütün ulaşma hayalini oluşturan ESAS DEVLET olarak ifade ettiği oluşum tarafından görevlendirildiğini dillendirdiği, Anayasal bir kurum olarak TSK’nin yasadışı oluşumları desteklemesinin söz konusu olmadığı gerçeğini de göz ardı ederek ifadesinde, Ergenekon Terör Örgütünün yöntemi olan güvenlik kuvvetleriyle çatışmama prensibinin gereği olarak Esas Devlet sözüyle Türk Silahlı Kuvvetlerini, 1 numara ve Başkomutan sözü ile de Genelkurmay kastettiğini iddia etmesi oldukça anlamlıdır.

Şüphelinin yardımcısı Neriman Aydın’ın bilgi toplama faaliyetlerinin icrası kapsamında 21.04.2004 tarihli Jd.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazdığı mektupta;  “Ziraat Bankası Dış İşlemler Operasyon Daire Başkanı Güner A Beye malum konudan Türk Silahlı Kuvvetlerinin uzun zamandır haberdar olduğunu,  bu vesile ile Türk Ulusunun Devleti ile birlikte ayakta kalabilmesi için her bir bireyin katkısının vazgeçilmez olacağını, malum konudan tarafım sayesinde değil de, Türk Silahlı Kuvvetlerinin bizzat haberdar olduğunu hissettirmenizi, bu bilgilere dünya durdukça ulaşmanın geleneksel Türk Devleti bekasının bir gereği olduğunu Batılı Ülkeler Almanya, Fransa, İngiltere örnekleri vererek  ifade etmenizi, bu konuyu Batılı ülkelerde  Mali Polisin yaptığını, ülkemizde her kurumun Siyasi  iktidarlar elinde istismar edilmesi nedeniyle ülkemiz bakımından hayati öneme haiz bu ve benzeri konuların  Türk Silahlı Kuvvetlerine kaldığını belirtmenizi, Albayım özellikle bu bilgilere ulaşmak için  Mahkeme Kararı çıkartmak gibi bir çözüm şeklinden  asla bahsetmemenizi, bu hak ve yetkilerin Devletimizin  Kurulduğu gün Mustafa Kemal Atatürk tarafından Türk Ordusuna  verildiğini belirtmenizi, 

Türk Silahlı Kuvvetleri’nin her bilgi ve belgeye istediği anda  ulaşmasının Devletimizin  günümüzde getirildiği durum nedeniyle  önemli olduğunu,  Türk Ulusunun Türk Silahlı Kuvvetlerine  güvendiğini ancak katkılarının beklendiğini ifade etmenizi  önemle istirham ediyorum…“Not: Albayım toplantıdan önce Güner A. ve konuyla ilgili düşüncelerimi öğrenmek konusunda emrinize amadeyim. Dahili telefonumdan rahat konuşma imkanım bulunmaktadır.” Şeklinde çalıştığı kurumdan öğrendiği sırları ile TSK’nın kişiler ve kurumlar üzerindeki gücünü kullanarak yasadışı olarak örgüt adına bazı bilgilere ulaşmaya çalışmaktadır.                 

Ergenekon Terör Örgütünün, değişik kurumlar içine sızması ve kadrolaşması bağlamında, şüphelinin el konulan belgeler, alınan telefon kayıtları ve ifadesinden emniyet, yargı, üniversite, MİT, bakanlıklar vb. kurumlarda birçok kişi ile irtibatlı olduğu, bu çerçevede yardımcısı Neriman Aydın’ın örgüt mensubu olan kişileri koruduğu, haklarındaki soruşturmalardan kurtardığı, kurum ihalelerinin örgüte destek veren kişilerin üzerinde kalmasını sağladığı, iş bağlantıları kurduğu tespit edilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün, değişik kurumlar içine sızması bağlamında, şüphelinin el konulan belgeler, alınan telefon kayıtları ve ifadesinden emniyet, yargı, üniversite, MİT, bakanlıklar vb. kurumlarda birçok kişi ile irtibatlı olduğu, bu çerçevede örgüt mensubu olan kişileri koruduğu, haklarındaki soruşturmalarda kurtardığı, kurum ihalelerinin örgüte destek veren kişilerin üzerinde kalmasını sağladığı, iş bağlantıları kurduğu görülmektedir. Bu kapsamda şüphelinin yardımcısı Neriman’ın kendileriyle birlikte hareket ettiğini ve kendilerine çalıştığı kurumun içine ait çok önemli bilgileri aktardığını söylediği İçişleri Bakanlığında Mülkiye Başmüfettişi olan C.E. isimli bir kişinin aldığı disiplin cezasının iptal ve Zonguldak Vali Yardımcılığına yapılan tayininin durdurulması için Ankara 10. ve 11. İdare Mahkemelerinde açılan davaların lehlerine sonuçlanması amacıyla şüpheli M.Şener Eruygur’a ve onun talimatıyla bu işle ilgilenmesi için görevlendirildiği anlaşılan J.Alb. Cengiz Y.’a mektuplar yazmıştır. Bu mektuplarda Türk Milleti adına bağımsız yargılama yapan mahkeme hakimlerinin, Jandarma Genel Komutanı olan ancak Ergenekon Terör Örgütünde lider kadrosunda görev yapan şüpheli M.Şener Eruygur’un vereceği talimatla Adli Müşavirler tarafından aranarak baskı yapılması istenmektedir:

 17.08.2004 tarihinde dönemin Jandarma Genel Komutanı olan şüpheli M. Şener ERUYGUR’a yazdığı mektupta; “Paşam, emirleriniz üzerine komutanlığınız yetkililerinden Alb. Cengiz Y.   Sayın Candan E.  ile irtibata geçmişlerdir. ..söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler. Sayın Candan E.’in Komutanlık Yetkililerinizin de dinledikleri üzere inanılmaz ölçüde bilgilere sahip olduğu düşünülürse,  Bakanlıkta kalmasının sağlanmasının Asıl Devletimiz açısından fayda temin edeceğini ifade etmişlerdir…Konuyu Yüksek Makamlarınıza iletmenin gereğine inanmaktayım Paşam. Sayın Candan E.’in Ankara’da bulunması ASIL Devletimizin menfaatleri için önemlidir, vazgeçilmezdir” , bundan bir gün sonra 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay C.Y. isimli kamu görevlisine yazdığı iki mektupta benzer olarak; “…söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında  Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler…Not: Albayım, konuyla ilgili aynı bilgiyi içeren bir notu Paşa’ya iletilmek ve bilgilenmesini sağlamak üzere Yaveri Yarbay Müfit Beyin odasındaki faksa da geçtim…Albayım, Sizleri  aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Sayın C.E. beyin T. C. ANKARA 11.İdare Mahkemesinde açılmış bulunan  2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili dava 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E.  lehine sonuçlanmış bulunmaktadır…söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin  konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da Sayın C. E. lehine sonuçlanmasına bu davanın dayanak ve örnek  teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz eder …C. E.in Ankara’daki görevinde kalması için ikinci davada  yardımlarınızı  beklediğimizi  belirtiyorum…” şeklinde taleplerde bulunmaktadır. 

Bu talepler sonucunda şüpheli M.Şener Eruygur tarafından gerekli talimatların verildiği ve hakimlere davanın istedikleri gibi sonuçlanması için baskı yapıldığı şüpheli Neriman Aydın tarafından daha sonra yazılan teşekkür mektuplarından anlaşılmaktadır: 06.09.2004 tarihinde şüpheli  M. Şener ERUYGUR’a yazdığı mektupta; “Paşam, Sizleri, Yüksek Makamlarınızı hayati aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Mülkiye Baş Müfettişi, Sayın Candan E. Beyin, Ankara 11.İdare Mahkemesinde 2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili açılmış bulunan dava, 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E. Beyin lehine sonuçlanmış bulunmaktadır. … söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da,  bu durumda Sayın Candan E.Beyin lehine sonuçlanmasına dayanak teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz ediyor…Yüksek Makamlarınızın malumları olduğu üzere,  Sayın Candan E.’in  Ankara’da Mülkiye Başmüfettişliği görevinde kalmasının  Asıl Devletimizin ayakta ve hayatta kalması için  önemine   ve gereğine  inandığımızı belirtirken,   Müfettiş olması nedeniyle inanılmaz  bilgi ve belgelerin sahibi Sayın Candan E.  Beyin bildiklerinin, Türk Ulusunun bir gün gereğini yapmak üzere Yüksek Makamlarınız nezdinde kayda alınmasının ehemmiyetine bir kez daha dikkatinizi çekmenin Türklük görevimiz olduğunu hatırlatmak istiyoruz  Paşam. Arz ederiz…NOT: 1-  paşam, bundan sonra elime ulaşacak bilgi ve belgeleri yine size mi yoksa Org.sayın F. T.  paşamıza mı iletmeliyim, bunu izninizle öğrenmek istiyorum” , 18.01.2005 tarihinde yazılan bir diğer mektupta da; “…şahsınıza arz ettiğim Sayın Mülkiye Başmüfettişi C. E.  Beyin  Ankara İdare Mahkemesindeki  iki davasının  da Siz değerli ve duyarlı Türk Komutanının katkıları sayesinde  lehine sonuçlandığını ve İçişleri Bakanlığındaki Başmüfettişlik görevine başladığını Yüksek Makamlarınıza  iletmekten sevinç duymaktayız. Sayın C. E.’in Yüksek Makamlarınıza iletilmek üzere şahsıma ilettiği belgeler  mektubum ekindedir. (Ek no: 3 C. E.) ) Arz ederim.” şeklinde ifadeler kullanılmakta ve mektup ekinde C.E. tarafından elde edilen belgeler bir teşekkür aracı olarak şüpheli M.Şener Eruygur’a sunulmaktadır.

Ergenekon Terör Örgütünün amacına ulaşabilmek ve askeri bir müdahale ile hedefine ulaşabilmek için ülkede bu zemini hazırlayacak kaos ve anarşi ortamı hazırlama gayreti içinde olduğu soruşturmanın bugün itibarıyla ulaştığı noktada net bir şekilde ortaya çıkmıştır. Ülkemizin son yıllarda Avrupa Birliği ile tam üyelik müzakerelerine başlaması, komşularıyla ve ABD başta olmak üzere büyük devletlerle milli çıkarlarımızı gözetecek iyi ilişkiler kurma çabalarının Ergenekon Terör Örgütünü rahatsız ettiği şüphelilerin konuşmalarında görülmektedir. Örgüt bir yandan ülkemizde her fırsatta ve sahip olduğu tüm olanaklarla AB ve ABD düşmanlığını körüklemekte öte yandan bunun başarılması için bir aşama olarak gördüğü Rusya ile daha da yakınlaşılmasını savunmaktadır. Bu bağlamda şüphelinin yardımcısı Neriman AYDIN’ın 01.02.2006 tarihinde Akhmed A. isimli şahsa gönderilen e postada; “Bu göreviniz Türk Ulusunun Rusya ile gelecekte bizlerin yönetiminde kuracağı ilişkilerde temel teşkil edecek... Kemal Abimin önderliğinde, Türk Ulusunu uyandırma ve bilgilendirme faaliyetlerimiz son hızıyla  ve büyük coşkular ve katılımlarla devam etmektedir,” yine şüpheli Neriman Aydın şüpheli M.Şener Eruygur’a gönderdiği bir mektubunda; “Türk Ulusunu emperyalist, siyonist AB ve ABD ye sömürge yapmaya yemin etmiş siyasi zihniyetlere...” şeklinde ifadeler kullanmaktadır.

Şüpheliler Siyami YALÇIN ile Muhammet Murat AVAR’ın Ankara’ya Neriman Aydın ve Kemal Aydın ile toplantı yapmak üzere geldikleri bir sırada diğer şüpheli Neriman AYDIN’ın “Burada bize Türk Silahlı Kuvvetleriyle ilgili bir işiniz olursa beni arayın.” demesi üzerine, şüpheli Siyami YALÇIN’ın Neriman AYDIN’a askeri ihalelerle alakalı olarak bilgi verdiği, Erzurum’da yapılan bazı  ihalelerin şüpheli Siyami Yalçın tarafından kaybedilmesi üzerine Neriman Aydın vasıtasıyla iptal girişimlerinde bulunduğu anlaşılmaktadır. 

     Açıklanan tüm bilgi ve belgeler ile bütün soruşturma işlemlerinden şüpheli Kemal Aydın’ın olarak Ergenekon Terör Örgütünde yönetici konumunda görev aldığı, TSK ve diğer terör örgütleri içine sızma faaliyetlerini yönettiği, bir yandan yönlendirme, emir ve talimatlarıyla Türk Silahlı Kuvvetleri içine sızma faaliyetleri kapsamında Kara Harp okulu içinde hücre şeklinde oluşturulmuş örgütsel bir yapılanma meydana getirdiği ve bu yapılanmayı personelin okuldan mezun olduktan sonra da muvazzaf subay olarak görev yaptıkları sırada da TSK içinde devam ettirdiği, onları örgütsel anlamda yetiştirip eğittiği, cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya yönelik olarak faaliyette bulunduğu, bunun gerçekleştirilmesi için ülkede askeri müdahale zemini yaratma çalışmalarının olduğu, örgüt üyelerini devamlı olarak Yürütme ve Yasama organına ve bu kapsamda Cumhurbaşkanına karşı bilinçli bir şekilde kışkırttığı ve hükümetin silahlı bir müdahale ile ortadan kaldırılması gerektiği hususunda sürekli propaganda yaptığı, askerleri Anayasa gereği başkomutanları olan Cumhurbaşkanına ve kanunlara karşı itaatsizliğe teşvik ettiği, bunun dışında üniversiteler, emniyet, basın ve ticari anlamda faaliyet gösteren kişilerle de örgütün amaçları doğrultusunda irtibatlı olduğu, değişik terör gruplarıyla bağlantı halinde bulunduğu, yurt dışı istihbarat toplama görevleri üstlendiği, topladığı bilgi ve belgeleri hiyerarşik yapı içerisinde üstlerine aktardığı anlaşılmakla,

     Şüpheli Kemal Aydın’ın üzerine atılı ERGENEKON Terör Örgütünün  ara  yöneticisi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/1,

    Cebir ve şiddet kullanarak TBMM’ni ortadan kaldırmaya, kısmen veya tamamen görevlerini yapmasını engellemeye teşebbüs suçundan eylemine uyan TCK’nun 311/1, 

  Cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs etmek suçundan TCK’nun 312/1, 

   Askerleri kanunlara karşı itaatsizliğe teşvik etmek suçu nedeniyle TCK’nun 319/1, 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.  maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

 

 

43- Şüpheli Neriman AYDIN

a-Savunmaları,

Emniyet beyanında; 

Şüpheli Neriman AYDIN emniyette alınan ifadesinde susma hakkını kullanmıştır.

Savcılık beyanında;

Ziraat Bankası Ankara Kurumsal Bankacılık Şubesi’nde bankacı olarak çalıştığını, üniversite mezunu olduğunu, bekar olup 1500 TL. gelirinin bulunduğunu, yeşil pasaportunun olup Almanya Köln şehrinde Ziraat Bankası şubesinde 3 yıl görev yaptığını, herhangi bir derneğe sendikaya veya siyasi partiye üye olmadığını, 

Ergenekon soruşturması kapsamında gözaltına alınan şüphelilerden Ergün POYRAZ, Sevgi ERENEROL, Durmuş Ali ÖZOĞLU, Hamza DEMİR, Ercüment OVALI ve Kemal AYDIN'ı tanıdığını, diğerlerinden hiçbirini tanımadığını, bir irtibatının olmadığını,


Kemal AYDIN’ın abisi olduğunu, Sevgi ERENEROL'u ilk defa 3 Mart 2006 tarihinde Ankara'da abisi Mevlüt AYDIN'ın bürosunda tanıştığını, Ercüment OVALI’nın aile dostu olup kök hücre üzerinde araştırma yapan bir profesör olduğunu, Ercüment’in kendisine Sevgi ERENEROL'u kök hücre konusunda konuşmacı olarak davet etmek istediğini söylediğini, cepten kendisini arayarak, Mevlüt AYDIN'ın ofisine davet ettiğini, yanında Azerbaycan'dan Tenzile RÜSTEMHANLI, Ergün POYRAZ ve Gazi Üniversitesinden ÖNDER isminde soy ismini hatırlayamadığı profesör olduğu halde ofise geldiklerini, Ercüment OVALI’nın teklifini Sevgi hanıma ilettiğini, onun da kabul ettiğini, 2000 yılından beri abisi Kemal AYDIN'ın tavsiyesi üzerine okuduğu kitaplardan aldığı notları ve yaşamdan edindiği bilgileri not ettiğini, Ergün POYRAZ'ı da o gün tanıdığını, Durmuş Ali ÖZOĞLU'nu kitabını okuduktan sonra tanıdığını, Şifre Çözüldü, Ermeni Fransa ilişkileri isimli kitaplarını beğendiğini, daha sonra kendisiyle Cağaloğlun’da kendi bürosunda Toplumsal Dönüşüm yayın evinde buluştuğunu, Hatice BAHTİYAR ile de orada tanıştığını, Hatice hanımın onun editörü ve yazarı olduğunu, Durmuş ALİ ve Hatice ile yemek yediklerini, Hamza DEMİR'in daha önce bir kere abisi ile birlikte kaldığı eve geldiğini, 

 
İstanbul’a geldiğinde Hatice'nin evinde kaldığını, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile ilk defa İstanbul'a geldiğinde Cağaloğlu’ndaki büroda tanıştığını, onların da yaz aylarında eve geldiklerini, bir seferinde Liva Pastanesinde Sevgi ve Ergün ile birlikte buluştuklarını, yanında abisinin de olduğunu, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmadığını, Örgüt içersinde hiç bir faaliyette bulunmadığını, 

 26 Ocak 2006 tarihinden 2-3 gün sonra Sevgi ERENEROL, Kemal AYDIN, Zeki Yakut (Müdür Bey), Yunus ŞAHİN, Aslı AYDIN, Remiye ERYILMAZ, Nesrin (C) cucur, Mevlüt AYDIN ve Ergun Poraz ile Farabi sokak Riva Pastanesinde (saat:16:00) toplandıklarını, genelde memleket meseleleriyle ilgili konuştuklarını, Sevgi’nin patrikhaneden bahsettiğini, Ergün’ün kitaplarından bahsettiğini, Kıbrıs konusunun konuşulduğunu, evinde yapılan aramada bulunan ajanda içersine; Sevgi ERENEROL Bağımsız Türk Ortodoks Patrikhanesi ve adreslerinin yazdığını, yine hemen alt kısmında Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmaktan tutuklu bulunan Kemal KERİNÇSİZ’ in isim ve telefonunun yazdığını kabul ettiği, patrikhane aleyhine yapılan bir eylemde kendilerine faks çekerek katıldığını belirttiği,  


Toplumsalhaber.com sitesinde 2007 Ağustos ayından itibaren genelde Mustafa Kemal üzerine yazılar yazdığını, 30 Mart 2006 tarihli mail içeriğindeki 2 tane Türk subayı sivil mahkemenin kararıyla hapiste. ne zamandan beri Türk subaylarını sivil mahkeme yargılıyor şeklindeki yazıyı Şemdinli davası ile ilgili yorum olarak yazdığını, 

Ergun POYRAZ’ın TSK’nın yardım ve korumasıyla kitap yazdığını, belgelere ulaştığını, 

Necip HABLEMİTOĞLU'nu çok yakın bir arkadaşının öldürdüğünü ERGÜN POYRAZ söylediğini, Sevgi Hanımın da teyit ettiği,

 Ergün POYRAZ’ın Tuncer KILIÇ, YAŞAR BÜYÜKANIT; ERTUGRUL ÖZKÖK, HİLMİ ÖZKÖK'ün akraba ve dönme sebatayist-yahudi olduklarını söylediğini, Genel Kurmay başkanlığı sırasında bekleyenlerin de mason olduğunu, dolayısıyla TSK'nın devletin ve ülkenin meselelerine hakim olamıyacağı fikrini Sevgi ve Ergün söylediğini, yine Ergun’un, Turan YAZGAN'ın Fettullahçı, Deniz BAYKAL'ın annesinin arap, babasının çerkez, Erdoğan'ın ermeni, Bülent ARINÇ'ın Yahudi, Kemal UNAKITAN'ın yahudi olduğunu söylediği, Sevgi hanım ve Ergün POYRAZ'ın düşünceleri ve kanaati "Köyümüze gidip silahımızda beklemek" şeklinde ortaya çıktığını, 

26.03.2008 günü saat:13.18 sıralarında Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinin Ergenekon operasyonu yapıldığı zaman olduğunu, Durmuş Ali'nin niye kaçmak istediğini bilmediğini, nezaketen ‘Ben emirlerinizi bekliyorum’ dediği, Asena operasyonundan espiri olarak bahsettiğini, Bir numara olarak bahsettiğinin Genel Kurmay Başkanı olduğunu,

 Askeriye içindeki İllegal yapılanma ve Karargah evleri ile herhangi bir ilgisinin olmadığını, sıkça Askeri öğrencilerle ve yeni mezun teğmenlerle telefon görüşmeleri yaptını, bunların tanıdığı ailelerin çocukları olup, zaman zaman evine geldiklerini, yemek yediklerini, Bu şekilde gelip gidenlerin Noyan ÇALIKUŞU, Mehmet Ali ÇELEBİ, Yaşar, Murat, Emre, Emrah, Nusret isimli Askeri öğrenciler olduğunu, Noyan ve Çelebi’nin teğmen olduklarını, diğerlerinin Kara Harb okulunda öğrenci olduklarını, Kemal Abisini dinlemek için gelip uzun uzun sohbet ettiklerini, 

Bazen sorunları olduğundan buları Ali ÖZOĞLU'na bildirdiğini, 03.01.2008 günü saat:21.06 sıralarında Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesindeki açıklamasında, Gizli Savaşın Şehitleri isimli yazıyı ÇELEBİ’nin yazdığını, Kemal abinin kontrol ettiğini, Genç subaylar derkende ÇELEBİ ve arkadaşlarını kastettiği, 

06.01.2008 günü saat:13.00 sıralarında Mehmet Ali ÇELEBİ’nin isteği üzerine disiplin kuruluna verilecek askeri öğrenci Emre’nin durumunu Ali ÖZOĞLU'na ilettiğini, Mehmet Ali ve Emre’nin bu konuyu abisi Kemal ile de konuştuklarını,

Mehmet DUMLU’nun Kütahya'da büyüğü olan mübarek bir zaat olduğunu,  ara sıra uğrayıp duasını aldığını, şahsın silahlı kuvvetler ile ilgili herhangi bir ilgisinin olup olmadığını bilmediğini, 

Siyami YALÇIN’ın kamu kurumlarına kömür sattığını, Ahmet Yarbayın Erzurum kolorduda Kemal abisinin arkadaşı olan Av. Hakan'ın abisi olduğunu, ihale için onunla görüşmesini tavsiye ettiğini, ona yardımcı olduğunu, 

Noyan'ın özel kuvvetler şeklindeki özel kuvvetler bölümünü kazanamadığını öğrendiğini, bunların ailenin çocukları olduğunu, silahlı kuvvetler içerisinde örgütün amaçları doğrultusunda sızma girişiminin bulunmadığını, onların Özel kuvvetlerin önemli olduğunu, oraya girmek için çalıştıkların, tanıdık olup olmadığını sorduklarını,

04.04.2008 günü saat:12.57 sıralarında Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde 1 numara olarak sayın Genel Kurmay Başkanını kastettiğini, konuşma içinde geçen Volkan Kaplama’nın  Ercüment Ovalı'nın şirketinde görevli olan paşa olduğunu,

Bir taksicinin çocuklara Hizbut Tahrir dergisi verdiğini, konferansa çağırdığını kendisinin de onlara gitmesini söylediğini, 

11.05.2008 günü saat:14.00 sıralarında Abuzer T.’ nın bankadan ağabeyi olan Yusuf Ş.'nin Adıyaman'da serbest çalıştığını bildiği bir arkadaşı olduğunu, çekmiş olduğu mesajda, gömü bulduğunu, Kültür Bakanlığında tanıdığının olup olmadığını sorduğunu yine,

Diyarbakırda petrol işletme ruhsatı ile ilgili konuştuklarını, saçma bir görüşme olduğunu, kendisine jandarmadan bir üst düzey yetkili bulması halinde 1 milyar dolar vereceğini söylemesi üzerine namuslu insanlarsanız Kültür Bakanlığına müracaat edin, usulüne uygun çıkarın dediğini, Abuzer’ in yurtdışından ince zarif bir cep telefonu getirerek –önderim- dedi ağabeyine verdiğini 

18.06.2008 günü saat:10.23 sıralarında Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptı telefon görüşmesinde; içerisinde, o.. çocukları hepsi düzeltilecek hepsi hesap verecekler derken bireysel muhalefet ettiğini, Askeri öğrenciler ile ilgili  kurmay olurlarsa daha iyi olur dediğini, Ben de sivil kumandanım derken hiçbir şey kastetmediğini, Hilmi Özkök de paşaydı, Doğan Güreş , Kenan Evren çakallar sözü ile bireysel eleştiride bulunduğunu, Kahramanı bekliyoruz derken hiç kimseyi beklemediğini,

19.01.2008 günü saat:16.52 sıralarında Kemal AYDIN’ ın telefonundan Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesi içeriğinin Emre'nin disiplin cezası ve nasıl savunma vermesi gerektiği ile ilgili olduğunu,

31.3.2006 tarihinde, … tekrar söylüyoruz bu vatanın bekası için görevinin yapan astsubaylar sivil mahkeme tarafından yargılanmakta, bu utançta size yeter… şeklinde Adem Acarlı ismindeki arkadaşı yarbaya gönderdiğini, 

 Evinde Askeri öğrencilere ait olan kişisel dokümanları Mehmet Ali Çelebi’nin bıraktığını. Diğer belgelerin de eve gelip giden askeri öğrencilere ait olduğunu, 


Toplumsal Dönüşümde yazar olan Cengiz Yücak’ın kendisine iki tane kitap bırakarak, kitapları Fevzi Türkeri ve Mehmet Şener  Erguygur'a göndermesini istediğini, 

Yarbay Adem Acarlı’nın fakülteden arkadaşı olduğunu, kantin ihalesi açıldığını herkese duyurmasını istediğini, kimlerin katıldığını bilmediğini,

 Kalelerin tek tek düşürüldüğü sözünün Cengiz Yücak'ın yorumu olduğunu, 

Hizbüt Tahrir ile ilgili doküman ve kitabın evinden ele geçirildiğini, taksicinin bu kitabı Mehmet Ali Çelebi'ye verdiğini, Bu kitap hakkındaki toplatma kararı olduğunu bilmediğini, Bilgisayarında ele geçen Hizbut Tahrir üyesi olan kişilerin listesini yüklemediğini, 

06.06.2008 günü saat:22.41 sıralarında Aslı ile yaptığı telefon görüşmesinde; Eskişehir yolunu tanklar kapatabilir sözünün bir espri olduğunu, Tankların hazır olduğu konusunun art niyet olmadan espri amaçlı olduğunu,

İkametinde yapılan aramada el konulan kareli ajandaların içersinde; Prof. Oktay FİSUNOĞLU' na bir köşe verilmesi, Ekonomik makalelerini yazan Beyefendi bol bol Prof. Dr. Erol MANİSALI, Metin AYDOĞDU okumalı, Türk Ortodoks kilisesi Sayın Temsilcisi Sevgi ERENEROL Gündeme getireceğiniz konuları o kanunun uzmanları dilinden... şeklinde notların yazıldığı hatırlatıldığında, bir arkadaşıyla yeni bir gazete çıksa kimlere görev verilirdi şeklinde aldığı not olduğunu,

El konulan ajandalar incelendiğinde, Kanun maddesi, önerge, Kanun teklifi, anayasa şeklinde yazdıktan sonra ....yapılacak ....değiştirilecek şeklinde notlar tutulduğu, bunların birinde yazılı ve görüntülü basın yayın araçlarının tamamı devletin idaresi ve murakabesi altında bulunacak, özel girişimciye ait bütün yayın araçları tv ve gazeteler devletleştirilecek, Anayasa maddesi, Anayasanın ve değişmez kılınacak bir Anayasa maddesi ile hukuki konumu belirlenecektir. Neriman AYDIN 25 Mayıs 2006 yazdığı hatırlatıldığında, bunların kişisel düşünceleri olduğunu,

Ajandaların yapılan incelemesinde; Devletimizin yeniden sahibi olduğumuzda Büyük Türk milleti olarak yapacaklarımız 10 Temmuz 2005 Çankaya yazdığı ile ilgili soruda, ve devam eden incelemelerde; Kuvayi Milliye meclisinin açıldığı binayı açacağı, Anayasaya'nın ön sözüne ekleme yapacağı, Kanun teklifleri ile bazı kişilerin vatanı terk etmemeleri durumunda çıkarılacak kanun ile yargılanacağı, Hıyaneti Vataniye Kanununun Anayasa maddesi yapılacağı, Yapılacaklardan hiçbir ecnebinin, Hıristiyan, Yahudi ve masonun haberdar olmamsı gerektiği, özel üniversitelerin ve dershanelerin kapatılacağı, Dr. Doç.Prof. olma koşulları v.s öğrenim şekli ve içeriği bizzat taraflarından belirleneceği gibi değişiklikler yapılacağını yazdığı sorulduğunda, yine bunların kişisel düşünceleri olduğunu,

14.01.2008 günü saat: 14.42 sıralarında Durmuş Ali ÖZOĞLU' na gönderdiği iki mesajda; "E@ X) @ABLASİ SANA E POSTA ATTİM AMA CEVAP GELMEDİ. KURTCULUK YAPANLAR BU AKSAM KOLN DE BUYUK KATİLİMLİ BİR TOPLANTİ YAPIYORLAR. AYTEKİN KATİLACAK EMİRLERİNİ BEE@ X)I@KLİYOR.DEMİN SANA SÖYLEMEYİ UNUTTUM. MÜSAİTSEN BU KONUYA DAİR EMİRLERİNİ ALALİM .SEVGİ VE DUALARİMİZLA" şeklinde yazdığı hatırlatıldığında, Köln'de A.G. isimli bir işçi kardeşinin, yapılacak bir toplantıya gidip gitmeme konusunu kendisine danıştığını,

 14.01.2008 günü saat: 18.38 sıralarında Gülsen ÖZOĞLU ile birlikte Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Bir süre hal hatır sorduktan sonra D.A.ÖZOĞLU' nun A. ile ilgili gönderdiğiniz mail ile ilgili görüştüğünüz, kendisini "Biz ona abin dediki sadece arşivlik görevini yap dedi A. bende öyle yazdım ona, yani o tür toplantılarda zaten amaç belli olduğu için dedi size saldırabilirlerde dedi…Sadece yerinde ve zamanında belki belki bir soru sorabilirsen dedi akılları karışsın o kadar fazla dedi üstüne gitme bende böyle yazdım ona…Görüntü alacaklar kayıt tutacaklar" dediği, D.A.ÖZOĞLU' nun not almasını, dağıtılan bir şeyler varsa yollamasını, A.'in cengaver biri olduğundan bahsederek "Melihde öyle..." dediği, kendisinin de "...bir emrin varsa ileteyim yerine getirsinler beyler" dediği, D.A.ÖZOĞLU' nun "...zaten yapıyor varya fazlasıyla yapıyor" dediği hatırlatıldığında;  A. o toplantıda görüntü ve kayıt alacaktı ama yaptırmadılar.’ Diye cevap verdiği,

 15.01.2008 günü saat: 11.20 sıralarında Ali SADAN'a gönderdiği iki mesajda; "E@ (* @CUMA GÜNÜ BERLİN EYALET PARLAMENTOSUNDA KÜRTÇÜLÜK YAPANLAR ALMAN DOSTLARIYLA BİR TOPLANTİ YAPACAKLAR. BU TOPLANTİNİN İZLENMESİ VE KONUSULANLARİN TÜRKÇE ME@ (*I@ETNİ VE GÖRÜNTÜLERİNE MUTLAKA ULASMAMİZ GEREKİYOR. YARDİMİN GEREK KARDEŞİM. ÜSEVGİLERİMLE NERİMAN AYDİN" yazdığı hatırlatıldığında; A.Ş. benim Berlin'de Türk Hava Yollarında çalışan bir arkadaşımdır. A.'in isteği üzerine onun bilgi toplamasını istediğini,

20.02.2008 günü saat: 12.05 sıralarında Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde; "Ercüment hocayı 10 gün önce Trabzon MİT görevlisi aramış" diyerek 3-4 saat görüştüklerini, gelenlerin Trabzon bölge sorumlusu olduklarını söyleyerek "Hocaya sadece ve sadece abimle ilgili çok ilginç ve dehşet sorular sormuşlar işte Kemal bey bu gücünü nerden alıyor kime güveniyor Kemal bey bu kadar çevreyi nerden edindi nasıl edindi vesair böyle dehşet sorular onları şimdi kaleme alıyor ki bana göndersin bende sana göndereyim eee ben çekindim korktum şöyle korku korku derken endişem şuydu abi Ercüment hocaya birşey yaparlar endişem ee sana aktaralım" dediği, görüşmenin devamında düşmanın faaliyette olduğunu, Ercüment'in konu ile ilgili rapor hazırladığını, rapor geldikten sonra Durmuş Ali ÖZOĞLU' na ileteceğinizi söylediği hatırlatıldığında; “Ercüment Hoca ile MİT arasında görüşme geçmiş ağabeyim Kemal ile ilgili sorular sormuşlar, Ağabeyim de sana zarar verirler, uzak dur diye Ercüment'i uyarmış. Düşman faaliyeti derken emperyalist güçlerden bahsediyoruz, Ercüment Ovalı MİT görevlileri ile yapmış olduğu konuşmayı not olarak yazıp ağabeyime verdi, kendisiyle görüşen görevliler Çınar KIZILTAŞ ve Coşkun ARDA 'ymış ben de not alıp ağabeyime ilettim” dediği,

15.01.2008 günü saat: 12.48 sıralarında Füsun ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; FÜSUN' un "...kızım biz senin gibi devlet işiyle uğraşmıyoruz" dediği, bir süre kızı ile ilgili konuştuktan sonra FÜSUN' un "... Cumartesi günü sultanım biliyor musun tüm Valilere ondan sonra Belediye Başkanı Vali Yardımcısı Emniyet Müdürü bütün erkan geldi şeye neydi Konağa konağın yanındaki yeri istimlak ettik aldık ya biz…He oraya da böyle kurs yerleri açılacak…Ondan sonra ama Belediye yapsın istiyorduk Belediye oralı olmadı Vali üstlendi şimdi"dediği, kendisinin de "Aldılar derslerini yani" dediğin, FÜSUN' un "vallahi ora ne zannediyorlar biliyor musun orayı biz yaptık halvefi tarikatı olarak M.D. nun etrafındakiler gelecek başkaları gelemeyecek" diyerek kursuyerlerin toplanacağını, Tezhip ve Ney grubunun olacağı, Zara' nın da geldiğinden bahsettiği, akabinde kendisinin "Ya arşivine ulaşmak istiyorum engelliyorlar beni emir verdiği halde ekim ayında benim yanımda Mücahit beye hiç bir CD yi alamıyorum siteye şey koyacam Video hazırlayacaz…O sohbetleri ve özellikle devletin önünde...Sen biliyorsun bunu, bunu Genelkurmay Başkanımız bekliyor ve ben bunu Mücahit e söyledim Mücahit beye ve benim yanımda abimin yanında Mücahit beye emretti..." dediği hatırlatıldığında;  ‘Bu görüşmeyi ben Füsun Ö. isimli arkadaşımla yaptım. Ben devlet işiyle uğraşmıyorum, ben kitap okuduğum için bana bu konuda şaka yapıyor. Kütahya'da Evliya Çelebi Konağı var, kültürel faaliyetlerde bulunuyor. Halveti tarikatının ne olduğunu bilmiyorum. Tezhip ve Ney grubu kursları açılacak, Zara da konser verecekmiş. Mehmet D.'nun Mustafa Kemal ile ilgili güzel bir konuşma CD'si var. Ben onu edinmek için Evliya Kültür derneğinin genel sekreteri olan Mücahit D.'ten istedim ama edinemedim’ dediği,

28.05.2008 günü saat: 12.17 sıralarında Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; kendisinin "odasına aldı beni diyorki Neriman I Seni biliyoruz nekadar zarar verildiğini sana ı şimdi Alanyada bir Almanya adına çalışacak bir insana ihtiyacımız var ı onun için seni değerlendirmek istiyoruz" dediği, K.AYDIN' in "Devlet Görüşü onu, onu BAŞKOMUTAN bilsin" dediği hatırlatılınca; ‘Ziraat Bankası tarafından Almanya adına ben Alanya'da görevlendirilmek istendim. Ağabeyimin devlet görüşü onu başkomutan bilsin sözünü yorumlayamıyorum’ dediği.

19.01.2008 günü saat: 11.38 sıralarında Nuriye K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.K.' nun "Ablacığım bu hafta Erol M. gelemiyor o sanıyorum önümüzdeki hafta gelecek" "Bu haftada ben Sabih beyle konuştum KANADOGLU’yla çarşamba günü bir aksilik olmazsa o geliyor" dediği, kendisinin de "Sabih KANADOĞLU geliyor çarşamba günü" dediğiniz, Nuriye'nin de azınlık vakıfları ve 301 hakkında konuşacağından bahsettiği, kendisinin de "Neler konuşmanız gerektiği üzerinde" "O önemli Sabih bey önemli tamam" dediğiniz, Nuriye' nin "...bizim burda altını çizmemiz gereken şeyler neler onları konuşmamız lazım" dediği hatırlatılın; ‘Kemal Abim, Sabih Kanadoğlu'ndan Toplumsal Haberde yazı yazmasını istemişti, fakat o kabul etmedi. bununla ilgilidir’ şeklinde cevap verdiği,

13.02.2008 günü saat:22.15 sıralarında Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H.B.' in sizi aradığını, patronla görüşmek için istanbul'a gittiğini söyleyerek "Yanlız patron şunu söylüyor bu grubun patronu iç muhalefetle ilgili her türlü şeyi yayınlayabilirsin ama Israil’e, Amerika’ya dokunmayacaksın diye" "O da tabi reddetti şuanda Malatyadaymış üniversitedeymiş bugün Malatyaya gitmiş H.B. bey bu konuyu sana iletmemi istedi ikinci konu şuymuş e bunlar 9 yıl önce Toplumsal Dönüşümden Din ve Laiklik Çatışması diye bir kitap çıkarmış Toplumsal Dönüşüm 9 yıl önce" diyerek kitaptan 100 bin adet yapılmasını, bu şekilde borç yükünün kaldırılacağını, şifre çözüldü kitabından bahsederek kitabın yazarının ne kadar büyük bir adam olduğundan bahsettiğiniz devamında K.AYDIN' m "Yani kardeşim o gün ne dedi Karamehmetlerle ilgili onlarda yahudi dedi değil mi" "Ne diyor şart İsrail ve Amerikanın aleyhinde" "Hiç dokunmayacağız iç muhalefetle ilgili ne yaparsan yap diyor değil mi" "...H.B. kardeşimde bu vesileyle herşeyin gerçeğini öğrenmiş oldu ama ne yazıktırki H.B.’ye yuh olsun yanlarında beraber ortaklık yaptığı insanları anlamadı ya iş işten geçtikten sonra anladı değil mi bokları yedikten sonra anladı şimdi anladı ben ne bok yedim diye" dediği, devamında H.B.' in Malatya'ya gittiğini söyleyerek "Çok güzel bir dergiye çok güzel bir yazı yazmış sana unuttu söylemeyi Mehmet Ali komutan ama ne ifadeler kullanmış bana giderken arabada anlattı bacı ne eğitim almış sen..." dediği hatırlatıldığında; ‘H.B.'in Olaylara Tercüman gazetesinde hem eserleri ve hem de kendisine kütüphane kurulması ile ilgili bir görüşmesini Kemal Abime iletmesi ile ilgili görüşmedir, benimle ilgisi yoktur’ dediği.

İkametinde yapılan aramada el konulan ajandalar incelendiğinde, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmaktan tutuklanan Vedat YENERER' in isim, telefon ve adreslerinin bulunduğu, “M.BALBAY söylüyor bunu ART artık bizden çıktı. Ahmet Ö. ART de her şey değişiyor TOLON PAŞA ile Mustafa ÖZBEK yan yana, Nuriye ART de programa devamı sağlanmalı” yazdığı hatırlatılınca; ‘Bu notlar N.'nin abime danışmak için iletmek üzere verdiği notlardır.’ dediği

16.06.2008 günü saat: 12.36 sıralarında X ŞAHIS/HİKMET ile yaptığı telefon görüşmesinde; X ŞAHSIN "Ben bir maruzatım var arz edebilirmiyim" dediği, kendisinin "Estağfurullah emredin emredin emriniz olur sultanım ne demek" dediği, X ŞAHSIN telefonu Hikmet'e verdiği, HİKMET' in İstanbul Yeditepe Üniversitesi Hukuk Fakültesinde okuyan akrabası Canan dan bahsettiği, bu kişinin başka bir bölüme geçiş yapmak istediği, bunun da ancak YÖK senato kararı veya yüzde elli Bedrettin DALAN'ın elinde olduğundan bahsettiği, kendisinin "Bence yüzde yüz Bedrettin DALAN in elinde" dediği, bir süre ders notlarından bahsettikten   sonra  “…gerekirse  başka yerlere  emir   verdiririz   sultanımın  içi rahat olsun" dediği hatırlatılınca; ‘Mehmet D.'un yeğeni C. D. Yeditepe Üniversitesi Hukuk Fakültesi 2.sınıf öğrencisi, dersleri kötü olduğundan aynı üniversitede Türk Dili ve Edebiyatı bölümüne yatay geçiş yapmak istiyor. Bunun için dedesi Mehmet D., Bedrettin Dalan Bey'e söyleyebilirmisiniz,  Kemal beyin tanıdığı var mı diye soruyor, ben de kendisine Bedrettin Beyi, Ercüment hoca ve Kemal abim tanıyor, ikisi de size yardım edebililer diye cevap veriyorum ve konuyu Bedrettin Dalan beye ilettik, Bedrettin Dalan bey de Canan'ın Hukuk fakültesine devam etmesini istiyor, Canan da buna razı oluyor. Mehmet Dumlu benim değer verdiğim bir ulu zattır. Ben Bedrettin Dalan'ı tanımıyorum, Ercüment Ovalı ve ağabeyim Kemal Aydın tanıyor. Gerekirse başka kimlere emir verdiririz cümlesinden herhangi bir kastım yoktur’ demesi üzerine, 19.06.2008 günü saat: 16.22 sıralarında Hikmet/Mehmet D. ile yaptığı telefon görüşmesinde Canan ile ilgili Ercüment OVALI vasıtasıyla Bedrettin DALAN'dan randevu aldığı hatırlatılınca; ‘Bedrettin bey C.'ı ikna etti, Hukuk fakültesinde öğrenimine devam edecek. Ercüment Ovalı ile Bedrettin bey arasındaki ilişki kök hücre ile ilgili ticari bir ilişkidir’ dediği,

04.04.2008 günü saat: 13.39 sıralarında Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; kendisinin "Abi şu Devrimci Murat kardeşimizle bi görüşsene BİZİM AJANSA VEREBİLECEĞİ İŞ FALAN OLUR MU Acil durum acil durum biraz önce Kahraman la konuştuk çok acil" dediği hatırlatılınca; ‘Devrimci Murat beni değil ağabeyim Kemal'in tanıdığıdır, o lakapla çağırdığı için ben de öyle yazdım, benim hiçbir ilişkim yoktur. Kendisi hazır yemek işleri ile uğraşır.’ dediği,

29.12.2007 günü saat: 14.59 sıralarında Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde; Bir süre yayın evinin durumu ile ilgili konuştuktan sonra D.Ali ÖZOGLU' nun "Bu şey kargo gelmiş bana haber ettiler" dediği, kendisinin "Heh o Ercüment hocanın şeyleri dava dosyalarının" dediğiniz, D.Ali ÖZOGLU' nun "...kopyaları ben avukata verdirttireyim mi yoksa ben bana ulaştırsınlar ben inceleyeyim mi" dediği, kendisininde "Sen bilirsin yani onlar senin için hazırlandı" diyerek TEKELİOĞLU soyisimli profesörün dosyayı çaldığı ile ilgili itirafını söyledikten sonra "ikinciside dün akşam hoca abini aradı dediki Bedrettin DALAN aradı dedi ki bize ancak Türk çocuklarına yardım etmek düşer, hoca gel sözleşmeyi imzalayalım…Kök hücre kurduracak Yeditepe de labratuar”  dediği, D.Ali ÖZOGLU' nun "hocanın şeyi ney durumu ne bakış açısı ne meyili ne ablacım…Yani ürün alacaklarda tamam da para kazanacak mı o …Eee ablacım ben bunu o zaman eee şeye aktarım bi Ankara ya" dediği hatırlatılınca; ‘Ercüment hocanın davalarına Av. Yusuf Erikel'in bakması ile ilgili dosyaların Av. Hakan Erdem'den alınarak kargo ile Av. Yusuf Erikel'e gönderilmesine ilişkin bir görüşmedir. Ercüment Ovalı ile D.Ali Özoğlu arasındaki ilişki Kemal Aydın bağlantılıdır, onları tanıştıran ağabeyimdir. Ercüment Ovalı hakkında açılan tıbbi davalarla Av. Yusuf Bey ilgilenecekti, benim bir ilgim yoktur. Yukarıda da belirttiğim gibi Bedrettin Dalan ile Ercüment hoca arasındaki ilişki iş ilişkisidir. D.Ali Özoğlu çevresinden yararlanarak hisselerin satımı konusunda Ercüment hocanın isteği olmuştur.’ şeklinde cevap verdiği,

-(1) adet 07.03.2007 11.34 gönderi tarihli mailde, ... tekrar söylüyorum, sivil toplum kuruluşlarının adı Kuvayi Milliye ve ADD olmak üzere tamamının ecnebi emperyalist devletler olan Amerika, İngiltere, İsrail, Almanya ve diğer Avrupa Birliği ülkelerinin bizzat doğrudan kontrolü altında olduğu hala bilmemekle ne büyük bir gafletin sahibisin... yazan doküman ile ilgili sorulduğunda,

‘Adem Acarlı kendi mailinde yazmıştı, millete hakaret ediyordu ben de sen kendine bak’ dediği,

-Üzerinde Paper Note ibaresi bulunan blok notun içersinde, Fuat VEZlROĞLU' nun kitabı alınacak, Yeniden Kuvayi Milliye Fuat VEZlROĞLU, Osman PAMUKOĞLU yazan ve Tunalı teğmenler 93 2. kat 6 numara Pınar Unutulanlar dışında yeni bir şey yok Osman PAMUKOĞLU, notlar ile ilgili sorulduğunda,

 
‘Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti eski dışişleri bakanının kitabını alacaktım onunla ilgili notlardır.’ Dediği,

Hatırlatma: H.B. , Toplumsal dönüşüm yayınları olarak her üç ayda bir yayınlanacak bir dergi, siyasi, ..., edebi yanı ağırlıklı çıkarmak, yazılarını makalelerini Metin A. beyden, Erol MÜTERCİMLER, Prof, Erol M., Doç. Şengül H.’nin , Prof. Oktay ... yazan doküman ile ilgili sorulduğunda,

‘Burada H.’nin yazacağı kitapla ilgili yazmasını istedikleri yazarların listesi dedi. Bu kişilerle benim hiçbir ilişkim yoktur, sadece Metin Aydoğan'ı kitaplarından dolayı tanırım’ dediği.

Ajandaların incelemesinde; Milli Eğitime bağlı tüm okullar, ortaokullar, liseler devlet kontrolü altında bulunacak yazdığı, hatırlatılınca,

‘Bu benim kişisel görüşümdür’ diye cevap verdiği,

Şüpheli Kemal AYDIN' in HP-CNf651148QH- seri numaralı bilgisayarından (4) sayfa sonunda Neriman AYDIN yazan dokümanın bir bölümünde, Değerli büyüğüm, talip olduğumuz görevin ağır-zor ve tehlikeli olduğunu biliyoruz. Ulusal mücadeleye atılanların ortadan kaldırılması için hükümet, yasancı devletler kuşkusuz ilk andan itibaren harekete geçecekler. Akla hayale gelmeyen olaylarla karşılayacağız. Yolumuz ölmek ve öldürmek ihtimalleriyle doludur. Bu tehlikeyi biz göze aldık, siz de alıyorsanız başlayalım deriz, yazdığı hatırlatılınca,

‘Ben Kemal Aydın'a ait bu notlardan haberdar değilim, yorumlayamıyorum, dolayısıyla ölmek ve öldürmekten kasıt nedir bilemiyorum’ dediği.

El  konulan  laptop  bilgisayarın   yapılan  incelemesinde;  CAHİL  Mİ   HAİN  Mİ?

Başlıklı dokümanın sonunda; Fahrettin YOKUŞ' un tavrı, bir vatanseverin, bir ulusalcının

haklı ve cesur tepkisidir. Bundan sonra vatanın savunulması, hainlerin anlayacağı dilden yapılacaktır. yazdığı hatırlatıldığında,

Bunlar teğmen çocuklar tarafından yüklenmiştir, bana ait değildir’ dediği,

Ergenekon terör örgütünü tanımadığını, üyesi olmadığını, Ergün Poyraz, Sevgi Erenerol, Kemal Aydın, Ercüment Ovalı, Durmuş Ali Özoğlu, dışında Örgüt mensupları ile herhangi bir ilgisinin olmadığını, Durmuş Ali Özoğlu ile sadece okur yazar ilişkisi bulunduğunu belirtmiştir.

Sorgu beyanında;

Ağabeyi Kemal AYDIN ile hemen hemen her gün görüştüğünü, ağabeyinin temel hareket noktasının Üniter Devlet düşüncesi olduğunu, evlerindeki yoğunluğun misafirperverliğin dışında başka bir açıklaması olmadığını, Harp okulu dışında yeğenlerinin okuldan arkadaşlarının da zaman zaman gidip geldiklerini, insani dürtülerle harp okulu öğrencilerinin mezuniyet sonrası da problemleriyle ilgilendiğini, herhangi bir örgütsel bağlantısının olmadığını beyan etmiştir. 
b-Elde Edilen Dokümanlar

Şüpheli Neriman AYDIN’ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik  Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan arama işleminde çok sayıda doküman, ajanda, videokaset, CD ve not kâğıtları bulunarak el konulmuştur. El konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

-(3) adet yazar ismi olmayan kitaplar incelendiğinde, “HİZB-UT TAHRİR TERÖR ÖRGÜTÜ ile ilgili yayınlanan kitaplar” dokümanlar olduğu,  


-(1) adet not kağıdı üzerinde; “*Özgür ŞENER (12.Bölük) Bölüğe III. Sınıfta katıldığında 117 puanı varmış, Jandarma Özel Harekat olmak istiyormuş. Takım Komutanı Üstgm. …… seni bu okuldan atacağım ifadesini kullamış, -40 puanla Nisan ayında atılmış” “Nusret MEMİÇ (4 üncü bölük) 2006-2007 eğitim-öğretim yılında kasıtlı olarak disiplin puanı düşürülmüş” “*Necdet YÜCEL(19. bölük) Babası Cumhuriyet gazetesinde yazılar yazmış, 19 uncu bölükse (Ali ÇAKAY)
bu yılbaşından itibaren disiplin puanı düşürülmeye başlanmış” “Aykut ÖZTÜRK(19. bölük)” “+Atılanlar” yazdığı, arka kısmında ise “*Emrah ERVERDİ Disiplin puanı -30, kredisi 3.400, asker olmak subay olmak isteyen bir Harbiyeli, kısaca hayata askerlikle tutunduğu ifade ediyor, 9 uncu Bölük” “*Önay MAY Kredisi 3.500 civarında, Beden eğitimi ve spordan askeri eğitim sınavlarından sorunu yok, Harp okulunu kaldıramayacak biri değil. 9 uncu Bölük” “*Kur. Yzb. ….’in bölüğündeki 2006-2007 eğitim-öğretim yılında birinci sınıf kısmı, yıla 29 mevcutla başlamış, şu anda söz konusu kısmın mevcudu 20’dir. Yukarıda ismi geçen Emrah ERVERDİ ve Onay MAY da aynı bölüktedir” “*Barışcan ŞAHİN, Erdem GÜRKAN(9. bölük), Baha CANGÖREN (15. bölük), Bayram Burak GÜZELCİK (gönderilen)” yazan doküman olduğu, 


-(1) adet not kağıdı üzerinde, “Hizbut Tahrir –Süleyman, -ulus kiler karşısı girişindeki Türksel Telefoncu Rıza arkadaşı, Keçiören senatoryum konuşma yeri, her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı, aşama aşama hazırlık, “Senin bu kitaba geçmen için 6 ayın var” “Bu iş için hiçbirşey talep etmeyen hocalarımız var” CDler kalabalık ortamda izleyin” Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazan doküman olduğu, 


-(1) sayfa, 25.12.2007 22:33 gönderi tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Neriman AYDIN’ a gönderdiği mail de; Neriman teyze bunun üzerine ayrılma dilekçesi vermiş babası sanırım iptal ettirmiş belli değil. Emre’nin bölük komutanı ile Emre komutanım bana “seslerini yükselttiler saygısızlık yaptılar alt sınıflarım” demiş, Bölük komutanı “bu normal sen de bana yükseltebilirsin”  diye karşılık vermiş. Yani göndermeyi kafalarına koymuşlar. Bir bölük komutanı böyle saçma konuşamaz tabi maksatlı değilse. Savunmasına şikayet edenlerin yalanlarını ispatlayacak şeyler yazması kar etmemiş Emre’nin” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa 07.08.2006 11.14 gönderi tarihinde Duran A.’ ün Neriman AYDIN’ a gönderilen mailde, “…emperyalist güçler emrindeki iktidar sahipleri milletimizin ve devletimizin can damarlarını, temel iktisadi direklerini yıkmak için olanca kuvvetleriyle vurmaktalar. Bu temel taşlardan biridir Ziraat Bankası. Kuruluşunu, kuruluş amacını ve cumhuriyetin ilanıyla birlikte üstlendiği görevleri ve eylemleri okuyunca ve günümüzle karşılaştırınca insanın kanı doluyor inanın…”yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa 07.08.2006 15.22 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ dan Duran  A.’ e gönderdiği mailde, “… Zübeyde Abla kendisininiletinizi okurken Sevgi ERENEROL aradı, kendisini tanıyorsunuz Türk-Ortodoks Basın Sözcüsü……Prof Dr Ercüment Ovalı isimli kardeşimiz Trabzon’da milletimizin fedakar evlatlarıyla birlikte kurduğu kök hücre laboratuarının açılısını muhteşem bir kongre ile açaçak…”yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 09.08.2006 11.59 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Zübeyde A.’e gönderdiği mailde, ülkeyi yönetenlerin Türk olmadığından bahsederek tehlikeden Türk milletini haberdar edilmesi gerektiğinden bahsettikten sonra “… önderimiz konumundaki insan Kemal AYDIN bey her an bizlere şunu söylemektedir…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 07.03.2007 11.34 gönderi tarihinde Kemal AYDIN’ ın aacarli63@gmail.com kullanıcısına gönderdiği mailde, … tekrar söylüyorum, sivil toplum kuruluşlarının adı Kuvayi Milliye ve ADD olmak üzere tamamının ecnebi emperyalist devletler olan Amerika,İngiltere,İsrail,Almanya ve diğer Avrupa Birliği ülkelerinin bizzat doğrudan kontrolü altında olduğu hala bilmemekle ne büyük bir gafletin sahibisin…”  yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 31.3.2006 10.15 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın aAcarli@kho.edu.tr kullanıcısına gönderdiği mailde, Hulki C.’ nin yazı ve programları izlenerek hi bir yeş yapılamayacağından bahsettikten sonra “… tekrar söylüyoruz bu vatanın bekası için görevinin yapan astsubaylar sivil mahkeme tarafından yargılanmakta, bu utançta size yeter…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 01.04.2006 01.26 gönderi tarihinde Adem A.’ nın Neriman AYDIN’ a gönderdiği mailde, …sizler ülke insanını yönetecek geleceğin komutanları Harbiyelileri boş sanmayınız… …sizler oy vererek sivil yönetimi seçip yönetime geriyorsunuz. Vatanı seviyorsunuz. Ama lafla herhalde… …sanki Siyonizm silahlı kuvvetlerin desteklediği bir şeymiş gibi konuşuyorsun ya, olur tüm sivillerin hatalarını yükleyin TSK’ya… …Asker geldi mi biliyorsun tüm şartlar her kes için farklı yaşanır. Bu o tür sistemlerin gereğidir…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa 30.03.2006 11.43 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Adem A.’ ya gönderdiği mailde, “… iki tane Türk subayı sivil mahkemenin kararıyla hapiste….Ne zamandan beri Türk subaylarını sivil mahkeme yargılıyor…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa 08.08.2006 11.09 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Zübeyda A.’ e gönderdiği mailde, “… Sevgi ERENEROL genelde Aytunç A. ile birlikte TV programlarına ve toplantılara katılır… …yurdun her köşesine ulusalcı mücadele güçleri tarafından davet edilen ve Fener Rum Patriğinin ihanetlerini bir bir anlatan, misyoner faaliyetlerinin amacını ve gayesini ihanetlerini ortaya koyan bir Hıristiyan olarak ortaya koyan bir Türk kadınıdır…” yazan bilgisayar çıktığı doküman olduğu, 


 -(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile askeri öğrenci oldukları değerlendirilen (23) kişinin sabit ve cep telefonlarının yazılı bulunduğu ve sonunda denize gidenler İ. G.G., B.D. yazılı doküman olduğu, 


-(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile PKK Aachen Stolberk oluşum ile başlayan …İstanbul Beylikdüzü’nde dükkanları var, H.Ç. Kesin dönüş yapmış Tunceli de “Bakkal” işletiyor, Bunların hepsi örgüte eleman toplamak, örgütün propagandasını yapmak ve mali destek yaratmakla uğraşıyorlar yazan doküman olduğu, 

-(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile Fetullah cemaati, daha önce e-posta ile gönderdiğim 4 sayfalık listeden özellikle V. Y. Ç. ve İ. G. isimli kişiler cemaate para toplamak ve üyeler arasındaki iletişim konusunda oldukça etkinler şeklinde bir çok ismin bulunduğu doküman olduğu, 

-(1) sayfa not kağıdı üzerine el yazısı ile, “9 şubattan sonra 15- şubatta emekli edilen karargah subayı M.A. F. Ç. mecliste danışmanı olarak özel statüyle 4 Milyar lira ile göreve başladı yanınada ordudan müstavi edilen bir binbaşıyı da yanına almış. –Büyüğümüz …gittiğinde bu aracı  …altına sokuyorlar  ve bununla dinleme yapıyorlar M. A.; Karaim Yahudisi Uçuşyolu kanada Oradan F.Gülen’in yanına gidip geliyor. Uçak biletleri incelenirse Fetullaha gidiş yolu” yazdığı, arka sayfasında “Trilya Restoran sahibi= S.Ü. emekli subay tanımı M.Ü., C.Ü. emekli Havacı başçavuş elektronikci (MOSSAD ilişki Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç Süreyya üzmez üzerine kayıtlı” Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç S.Ü. üzerine kayıtlı” yazan doküman olduğu,
-Üzerinde Paper Note ibaresi bulunan kareli blok not defteri içersinde, “Fuat V.’ nin kitabı alınacak, Yeniden Kuvayi Milliye Fuat V., Osman P.” yazdığı,

Başka bir sayfasında, “Tunalı teğmenler 93, 427 43 63, 2. kat 6 numara Pınar Unutulanlar dışında yeni bir şey yok Osman P.” yazdığı, 

Başka bir sayfasında, “Hatırlatma: H.B., Toplumsal dönüşüm yayınları olarak her üç ayda bir yayınlanacak bir dergi, siyasi, …, edebi yanı ağırlıklı çıkarmak, yazılarını makalelerini Metin A., Erol MÜTERCİMLER, Prof, Erol M., Doç. Şengül H.’den , Prof. Oktay …” yazdığı, 

-(1) adet üzerinde notebook yazan ajandanın içeriğinde, “…Tuncer Günay SEMDİN SAKIK anlatıyor Banu Avar-Sınırlar arasında… …27.08.2007 14:20 Ali ÖZOĞLU: Ablacım sağsalimen topraklarımızdayız. Kandilde patlatırlar ve üst düzey hainler gider” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, mk.nefer@googlemail.com A.Gülen Nuriye A. Halil K. (1949 İSTANBUL) (ÖLÜ) Alb. Ahmet Subni K. 60 ihlalde-Doğuda görv (karacı) Antalyalı Gülgün (T.)K. ABD Büyükelçiliğinde (Halil’in ilk eşi) görevde... ...Dava:Şubat 2006 Gölbaşı Asl Sulh Mahkemesinde tazminat ve nafaka talebi yok yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “eltisi-Nihan K. MİT-de  çalışıyor ABD-Nihan ve Gülgün eliyle Nuriye A.’nın açtığı dava ABD kontrol altında Not:Belli ki Nuriye kontrol altında tutulmak üzere (0 535 391 19 38) Halil K. Dava Eylül’e ertelendi  Davayı  Nuriye açtı…” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Gülgün T. =Antalyalı ev:266 32 65 0532 373 50 24 babası asker- öldü annesi Antalya da oturuyor Askeri Yargıtay  Başkanlığıyapmış, Amiral Hakim Yusuf E.’ın kızı  Nihan K.- Mit’de çalışan CIA-/Paşa kızlarının aracılığı ile…” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Nuriye ile evlenme hadisesi bir amaca dayalı Emniyette de bir K … …Senai+Olgaç-Sezai Olgaç Halil K.’nın dayıları Yargıtay üyesi…” şeklinde istihbarı bilgilerin yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Aziz Ü. Melika O.’nun amcasının kızı ile evli…” şeklinde yazdığı, devamında T. ailesi ile ilgili istihbarı bilgilerin yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Küçük Hüseyin Efendi …türbesi …Kahyaoğlu Üzeyir Garih … Hz.Küçük Hüseyin Efendi …Alparslan Türkeş …Kahyaoğlu Üzeyir Garih …” şeklinde yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Turan Çömez? Haydar Baş?” yazdığı, karşı sayfasında ise “R.Tayyip Erdoğan henüz Yahudilerin ve CIA’nın övgülerine mazhar olmadığı 1991 yılında…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “… M.ali Çelebi 1625 (0505 432 19 40) Tuncer G. (Nuriye atabey) …. +H.B. Mehmetçiğe mektuplar” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “1. Cumhurbaşkanımız Mustafa Kemal Atatürk’den 10. Cumhurbaşkanımız Ahmet Necdet SEZER’ e kadar olan Cumhurbaşkanlarımızı asker sivil ayrımı yapılarak yazıldığı”, karşı sayfasında ise, “Rauf Denktaş (Noyan’da Suikast(Çelebi’de, Tehdit (Yeliz’de 3 kitap Çelebi’de Türkiye’nin 5. Cumhurbaşkanı Cevdet Sunay 1968 yılında: Bugünkü okullarda yetişen gençlere ülke yönetimi teslim edilemez…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Tepkimiz. Net Muammer K., Sevgi Erenerol: Ergun Poyraz için :Muzaffer Bey’e yapılan Ergun’a yapıldı. 5 Temmuz 2007 Pazar…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “HanP.==>karma sistem Amerikan devreciliği bitirdi. Dört sınıf taburda karma birbirlerini tanımadan mezun oldular…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “…Önce Ordu, sonra Devlet 3 ayda meclis…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “…Mustafa Balbay: ART için 4,5 sene AKP iktidar olduğuna göre AKP’ye bu kadar görmeyelim” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Bir milyar 300 milyon $ Ahmet Özbek Mustafa Özbek’in oğlu ART artık devletin TV.sen daha çok güzel şeyler göreceksin ART yayın politakısın değiştirebilirler… …Prof.Dr.Ercüment Ovalı … Taki D.’nin adamı: lazım…” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Oğlu Amerika’ya gidip geldikten sonra ART’de yayın …değişecek. M.Balbay söylüyor bunu ART artık bizden çıktı. Ahmet Özbek. ART de her şey değişiyor Tolun Paşa ile Mustafa Özbek yan yana- Nuriye ART’de programa devamı sağlanmalı, Koyulan …haberi yok Ali Özoğlu tarafından manaya koyulan …ortada yok … Ankara Mitingi ile ilgili Mustafa Özbek yayın yapmak istememiş, Öğleden sonra Bayrak alındı saat 14.00 den sonra” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Hasan Kundakçı+Ha.Ba.+M.Tekin…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Vedat Yenerer, Arslan Bulut, Avukat Salim S. Fettulah’ın adamı Adana Aydın Tunkgücü… Yiğit Bulut –cnn’de proğram (Sule Zeybek Bulut) damadı-Şule… O zurnanın son deliği dedi Vedat Yenerer Arslan Bulut+ Vedat Yenerer Lale S. Andıç(Teves SS.in kızkardeşi Namık K.Zeybek-Aydın Doğan bacanak TESEV-masum dedi Vedat Yenerer N.Atabayın programında” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “M.B.: Bütün Abdullah Gülleri savunak zorundayız artık… …M.Ali Çelebi Alay komutanı- A.Gülen :0049 157-714-13 73 …VATANDAŞIN GELİRİ DENETİM ALTINA ALINACAK. TESPİT EDİP MERSEDESDEN VİLLALAR V.S. DEVLETİN MEMURLARINI ÜZERİNE SALIP BİR DE DEVLETE BORÇLANDIRACAĞI K.AYDIN…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “LÜKS OTOMOBİL SATIŞ TESPİTİ VİLLA YAZLIK GAYRİ MENKUL TESPİTİ YAPILACAK… … Ümit K. Bilgisayar 0 538 890 74 07…”yazdığı, karşı sayfasına ise, “… Aydoğan Aksüngü …İzmir Ege Ordu Erkan Başkanı Sancağın Başkanını Ağustos emekli Personel loj… yabancı dili …” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Rovanşında siz çalışacaksınız biz uyuyacağı Ama biz tilki uykusunda olacağız- Yakın zamanda Ali Özoğlu 17 Ağustos Volkan kaplama yakında gidiyor- (Yarın öğleden sonra Celil B. Albay 0 532 495 37 24 …” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Naydin@toplumalhaber.com Ali A. SSK sicil no: ... Ahmet Yarbay ... Hamza-Mehmet çocuklarına Üzeyir Garih öldürülme olayı?” yazdığı, karşı sayfasında, “Cumhurbaşkanlığı meselesi Cumhuryiet meselesidir …Fatma Ü. : 280 250 20 346…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “…Plazma ile ilgili hiç bir toplantı da bulunmamasın +Haluk P.(Avukat)… E.Ovalı Nedim Ayhan B.-nükleer Tıp …Bir/iki sene önce Plazma da biyi bir yerdeydik TSK ortak oldu.” Yazdığı, karşı sayfasında, “Volkan Kap. TSK olarak vazgeçiyoruz der (önemli) (1)Onay gidecek (2)İsim değişecek (3)Plazma da TSK-Kızılay-Ercüment yıldız Çelik 29 Ağustos 2007 …:Arkadaşın yakın zamanda devlet yönetecek yıldız: 60 yıl sonra mı? Neriman aydın 28.08.2007” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “…Ben E. Ovalı yerimde olsaydım TSK’ni temsilen gelen V.Kaplama’ya güvenmemelik eder mıydınız?” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Hamza Demir (1) Mehmet K. –Tunceli doğ Raina ve Galatasaray adasının işletmesi- PKK ile işbirliğinde İstanbul’u ayakta tutanlardan biri (2) (Paşa) Halen görevde olan bir paşadan – Erdoğan Polat Irak’dan ABD doları getirerek Avro’ya dönüştürüp piyasaya sürüyorlar Paranın %20’sini de Mehmetçik Vakfına verildiğniden de bahsediyor. (3) Edirneli Albay- Oğlu ve gelini teğmen Tayyip Erdoğan hayranı TSK ndan rahatsızlık duyan Bu dönemde TSK nin üst düzeyinin emekli edilerek bunlar dan kurtulacakmış T.C. Devleti Bu 3 Tırı vramış, Bulgaristan’da basılan dolarları kaçak yollarla Türkiye’ye sokuyorlarmış” yazdığı, 

-(1) adet bordo renkli üzerinde NOTES ibaresi bulunan ajanda içersinde; “ÖNEMLİ Yazan Ali ÖZOĞLU… Konu;Yargıya … istiklal mahkemelerinde … Mayıs 20-2005 Şifre Çözüldü S123 ali ÖZOĞLU …Ali özoğlu Belge S.125” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Bu mücadeleler uzun süreli yapılacağından… … Neriman Aydın Gaziosmanpaşa 16 Haziran 2005 (14:13)” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “İyi de olmuş, aksi halde… …Bu konudaki uyanıklığını devam ettirmesiyle… Neriman aydın 01 Temmuz 05 GOP” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Neriman Aydın adına DSİ’nin yanında Karayolları Genel Müdürlüğünün misafirhanesi Tel:415 89 00 Bayındırlık Şaban Özel Kalemi Müdürü Fatih C. iki kişilik bir oda ayırttı. 0 538 328 87 00 (iki kişilik) yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “…ÖNEMLİ Türkiye Cumhuriyeti Devletinin idaresini elimize aldığımızda, 1995 yılında DYP-CHP ortak imzalı Gümrük Birliği antlaşmam nedeniyle Türkiye’ye Avrupa Birliği’nin Gümrük Birliği nedeniyle yapmaya söz verdiği bedeli ödememiş olması nedeniyle onların söz de Avrupa insan hakları mahkemesinde bir dizi davlaar açılacaktır. Devamı sayfasında, Benzeri davalar yurt içinde hem Devlet tarafından hem de tüzel kişiler tarafından açılacaktır. Zararı anlaşıldığında, idarecilerin tedbir almamaları haklarında dava açılmasını karara bağlayacak me… ve yapı kararı ile hesap sorulacaktır. Gerekli kanuni düzenlemeler yapılarak Türk … zararımıza sebep olan uygulama ve anlaşmalar ulusal ve uluslar arası ortamlarda tartışmaya ve hesap sormaya açılacaktır. 27 Mayıs 2005 Neriman Aydın 0 274-2164599Kamuran D.” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “5 Haziran 2005 Ankara’da bir toplantı düzenleyelim Atatürk ve Din konulu konuşmacılar Mehmet D. (Hz.) Metin A. Atilla İlhan Rauf Denktaş Şener ERUYGUR Kemal Aydın- Ara:Konser Kerkük Türkleri Abdurrahman K. Cengiz Y. H. B. Araz f… Meydan/ Stefan Bu toplantının alt yapısı hazırlayalım Hakan ve Neriman” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Kanun Teklif: Anlaşma yıl dönümlerinde öncelikle Türkiye’de Türkiye Cumhuriyeti Devleti nezdinde; sonra da ulus-devlet olan uluslar arası düzeyde kutlanmalı Bu vesile ile bir kanunu düzenleme yapılacak ve 1 gün resmi izin ile tarihe geçecek” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Kanun: Lozan antlaşması yıl dönümleri her yıl 1 gün resmi tatil ile yurt içinde yurtdışındaki temsilciliklerimizde… …etkinliklerle kutlanır. ANAYASA’YA KANUN MADDESİ OLARAK EKLENECEK” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “Turizm Bakanı Atilla Koç (2005-30 Haziran) (Kurtuluş Bayramı kafayı çekme bayramı… Benim başka görüşüm var. O tarihlerin birçoğu palavra zaten) gereği yapılmak üzere kayıtlarımıza geçmiştir. Kurtuluş törenlerinde sergilenen ÖNEMLİDİR temsili düşman gösterilerinin kaldırılmasının zamanı geldi Atilla K.” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli kareli ajanda içersinde; “Kütahya Öğretmen evi Ahmet K. Candan E. Mülkiye Başmüfettişi) Vali Yardımcısı Metin Bey 0505 466 51 01 Valilik konutuna yakın 0 274-223 62 49 Öğretmen evi İnanç bey” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Hakan E. Piyade Binbaşı 1. Hudut Tabur Komutanlığı Çaldıran/Van Cep : 0542-6457771 İş:0432-4122087 0432-412 24 87 0432-412 20 07 E-mail= hakaneroğlu23@mynet.com” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Sevgi Erenerol Necatibey cad. alipaşa Değirmen sk. No:2 Karaköy/İstanbul 0212 244 28 10 Bağımsız Türk Ortodoks Patrikhanesi Basın ve Halkla ilişkiler sorumlusu yazdığı, karşı sayfasında Merdan G. 0542 768 40 49…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Sevgi Erenerol Necatibey cad. alipaşa Değirmen sk. No:2 Karaköy/İstanbul Bağımsız Türk Ortodoks Patrikhanesi Basın ve Halkla ilişkiler sorumlusu”, “Patrikhane Yunanistan’a 0212-521 91 11 523 18 18 0532-214 33 54 Bg:0212-523 18 30… …Av:Kemal Kerinçsiz 0532-214 3354 Ziraat ATM 5521 Garanti Bonus Sıf:7382 mus:6521262” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “0505 576 17 55 Behiye Vedat Yenerer İnfo@intermetajans.com” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; zubeyde@kendinlebarış.com erenerol@mynet.com... ...holmez@nettemail.com yazan mail listesi,

-Başka bir sayfasında; “S. H. Danıştay 11. Daire üyesi Danıştay Başkanlığı 0 312 424 08 46 …0532-463 74 17 Sıhhıye-Ankara” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Cumartesi günü Keçiören/İncirli Yunus Emre Kültür Merkezi Cumratesi (13:30) Cuma- Zara-hamının ailesinde kalacak Cuma/(Saliha) (DSİ) sosyal tesislerinde  (19:30-20:00) (Selçuk) us  şekilde Özel bir sohbet Cumartesi 13:30 Akşam:6:00 Kocatepe Camisi (0274-2239247) Kamuran Bey (Afyonlular evin) de Proğram (Cuma) için (Selçuk Bey’den bilgi) Mehmet D. hz Ankara’da Zara hanımın annesinin evinde” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “26 Ocak 2006 Sevgi Erenerol Kemal Aydın, Zeki Y.(Müdür bey) Yunus Ş. Aslı A. Neriman Aydın Remiye E. nesrin © … Mevlüt Aydın Farabi Sk Kiva Pantaneri (saat:16.00) yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; M.H.- Cumhurbaşkanı olarak düşünülüyor” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli karele ajanda içersinde; “Devletimizin yeniden sahibi olduğumuzda büyük Türk Milleti olarak yapacaklarımız 10 Temmuz 2005 Çankaya ile başlayıp Türkiye Büyük Millet meclisinin yeniden açılacağından, Anıtkabir özel defterine ilk ziyaret anında yazacaklarım ile devam ettiği, Büyük önder… …Neriman Aydın 12 Şubat 2004” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “ANAYASA Fertlerin… …hale getirilecektir” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Lozan antlaşmasının imza günü Türkiye de resmi tatil günü ilan edilecek… Neriman aydın 10 Temmuz 2005” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında: “Lozan Antlaşması, emperyalizm… 31 Ocak 2005 Çankaya Neriman Aydın” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Kanun Teklifi= Türkiye’deki Hıristiyanlar Türkiye’de bulunan ve kilise sahibi tüm dini görevliler (Hıristiyan-Yahudi)  en kısa zamanda (Süre konulacak) … …Türk Ortadoks Kilisesi dışında …” “Tüm Jandarma il/İlçe komutanlıkları yetkilidir gereği millet adına Çankaya 8 Ocak 2005 Neriman Aydın Türkiye deki Hıristiyanlar Türk Ortadoks Kilisesi’ne bağlıdırlar. Aksi olanlar Türkiye’yi verilen sürede terk edeceklerdir. Hıristiyan Kilisesi olarak ülkemizde geçerli tek kilise ve otorite TÜRK ORTADOKS KİLİSESİDİR Çankaya, Neriman Aydın 10 Temmuz 2005” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “(*) Hıyaneti Vataniye Kanunu önce kanun olarak çıkarılacak, sonra Anayasa maddesi yapılacak …” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “ÖNEMLİ yapacaklarımızdan hiçbir ecnebinin hiçbir hıristiyanın özellikle hiçbir yahudinin ve masonun haberdar olmamasına azami özen ve titizlik gösterilecek MİLLİ EĞİTİM KANUN: …” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli çizgili ajanda içersinde; “Sevgi Erenerol erenerol@ttnet.net.tr 5 Aralık 2005’de Ankara’ya geliyor. ART’de programı var …”yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Kanun Çankaya 23 aralık 2005 Gizli Önerge:… kendisi vatandaşın ayağına gidecek” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “ANAYASA MADDESİ: Yabancılarla yapılan veya yapılacak anlaşma maddeleri Türk milletinin mutabakatı sağlanmadan TBMM’den geçirilmeyecek ve yürürlüğe giremeyecek …Neriman Aydın Çankaya 23 Aralık 2005” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “GİZLİ ÖNERGE VE GİZLİ OTURUM: Dışişleri Bakanlığı, iç işleri bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığının mevcut kadroları ile sosyal güvenceleriyle görevden el çektirilmeleri …Neriman Aydın 23 Aralık 2005 Çankaya yazdığı, devamında GİZLİ ÖNERGE VE GİZLİ OTURUM: Mustafa Kemal Atatürk’ün kabri ile ilgili notların” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “ÖNERGE AÇIK OTURUM: 10 Kasım 1938 esas alınarak geriye (başlangıç noktası alınarak) geriye dönük olmak üzeri …özür dilemelerin sağlanması ve bedeli ne ise onu ödemeleri” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “KANUN TEKLİFİ: Başta İstanbul olmak üzere… başlayıp bazı Büyükşehirlerin isimleri yazılıp nüfus yapısının” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “KANUN: Milli Güvenlik Genel Sekreterliği lav edilerek yeni baştan mason olmayan… …paylaşılacaktır 18 Şubat 2006 Neriman Aydın yazdığı, devamında KANUN: Devletimiz, Vatanımız ve Milletimizin aleyhine… …cezalandırılacaktır 18 Şubat 2006 Neriman Aydın” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Kanun: Kozan-Dilekkaya köyü Sit alanı olduğundan aileler ev yapamadıklarında çocukları evlenememektedirler. …Eruygur paşa’ya bildirilecek” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “İstihbarat Albay S. İ.” yazdığı

-(1) adet kahve renkli kareli ajanda içersinde; “KANUN TEKLİFİ: Türk milleti nüfus kayıt işlemleri sırasında gerek nüfus kaydı düzenlemesinde, ve andından bu isimle yapılacak her tür vatandaşlık işlemlerinde çift isim alan vatandaşlarımız bu isimleri arasına nokta ve bu isimler kısaltma olarak kullanılmayacaktır…”yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “03 Mart 2006 Sevgi Erenerol, Ergun Poyraz, Tenzile R., Önder Bey, (Ercüment ovalı Mevltü Aydın 30 dak.) Saat 17:30’da 9:30’a kadar bir sohbet Kemal abim toplantıya katılamadı, Antalya seyahati nedeniyle –Unutmadan konuşulanları kayda geçirmekteyim (1) Ergun Poyraz’ın en son sarfettiği cümlelerden başlamak istiyorum, H.B.’in kendisini kazıkladığından Necip Bey’in kitaplarının trilyon liralar tuttuğundan, kendisine kazık atıldığından bahsetti. Bunları neden söyledi? Sevgi hanım Toplumsal Dönüşüm Yayınevinde neler oluyor insanlar (Hüseyin M. vs) kimseler paralarlını alamadılar Galiba devirler falan olmuş dedi Ergun Poyraz da bunun üzerine (O kadın devredildi dedi) (H. evden bile çıkmıyormuş) dedi” devamındaki sayfa da “(2) Paşalardan ve Türk ordusunun paşa …Yahudiler elinde olduğundan bahsedildi. –T.K, Y.B., E.Ö.-H.Ö.’ün akraba ve (dönme) Sabatyist-Yahudi olduklarından bahsedildi- …Bu fikirlerin ısrarlı sahibi Ergun Poyraz Ya şimdi E.Poryraz’ın bu düşüncesini yorumlamak istiyorum; Bu adam TSK’nın yardım ve korumasıyla kitap yazıyor, belgelere ulaşıyor, ama adam ordu aleyhinde propaganda ya ısrarla devam ediyor- Bu adam gerçekten Ordunun mu yoksa ordudaki din ağırlıklı kesimin mi yoksa ordudaki mason ağırlıklı kesimin mi emrinde?” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Sorular çok fazla şüphelerim yüksek boyutlarda. Bir de Kemal ağabeymin yanında konuşmadığı hususları o yokken bu Kemal ağabeyimden korkuyor mu? Çekimi yok mu/ Bir diğer konu N.HABLEMİTOĞLU’nun çok yakın bir arkadaşı tarafından onu tanıyan biri tarafından öldürüldüğünü ifade etti, Sevgi hn. Da teyit etti. Bu konuda abimin düşüncelerini alalım Bir de hep o Yahudi bu mason falanca ermeni gibi bir muhabbet yapıldı, *Onun Yahudi bunun mason falancanın ermeni olmasını değiştiremeyeceğimize göre, biz Türk milletinin evlatları Devletimizi nasıl elde ederiz diye gayret ve çalışma yapmak zorundayız” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “TSK inanılmaz boyutlarda halk nezdinde itibar ve güven kaybetmekte buna orduya yakın insanlar zemin hazırlamaktadırlar…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Yeni Hayat Dergisi yönetici kadrosunun Fethullah’ın emrinde olduğundan Hanefi-vs. insanlardan bahsettiler Av. Hüseyin vs. Şahsi Kanaatlerim: Sevgi Erenerol bizim aynı düşüncede En küçüğü de dahil her tüzel kişilik (Vakıf dernek örgüt) tamamen emperyalizmin kontrolü altında siyonizmin kontrolü altında- Onun için bireysel çalışma ve mücadele ile ilgili tek tek insanlarımıza ulaşmak ve Türk milletinin kutsal değerlerimizdeki fikir ve amaç birlikteliğini sağlamak” yazdığı,

-Başka bir sayfasında, “T. Y., Turan Y. Ali Ç.- daha bir çok isim zikrettiler- Turan Y.’nin da Fethullahçı olduğunu Er. Poyraz söyledi. Deniz Baykal’ın anne Arap baba Çerkez, Erdoğan’ın Ermeni Bülent Arınç‘ın Yahudi, Kemal Unakıtan’ın Yahudi olduğunu söyledi, Kemal Unakıtan’ın karısının adının Ahsen değil Aysen olduğunu” yazdığı, 
-Başka bir sayfasında; “Sevgi hanım Tenzile Hanım Hariç Ergün Poyraz’ın düşünceleri ve kanaatim (köyümüze gidip silahımızla beklemek) şeklinde ortaya çıktı Ümitsiz … karamsar ve Türk milletinin, Türk milletinin gücü feraseti öz  değer ve düşünceleri birşey sayılarak yok sayılarak ifadelerine devam etti E.Poyraz” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Önder Bey’in doktora öğrencilerinden biri yarbaymış Hoca bunu ele geçirince ver yansın ediyormuş Yarbayın Hoca’ya Generallerle ilgili söylemi: Hocam Paşalara siyaset deseki meclise kadar köpek gibi dört ayak üzerinde gideceksiniz Paşalar köpek gibi dört ayak giderken daha gerçekçi olsun diye tek ayaklarını kaldırıp yoldaki ağaçlara da çişlerini yaparak giderler” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “organisation-Örgütlenme, Örgütleme, Teşkilatlandırma, Teşkil, Teşekkül, Teşkilat, Düzen, örgüt, tanzim ve tertip etin, tertiplemek, düzenlemek” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “KANUN TEKLİFİ-KANUN: Yabancı Devletlerin ülkemize atadığı greek elçilik konsolosluk mensupları gerekse ticari ateşelik askeri ateşelik gibi mensupları Türk istihbarat Bakanlığınca takip edilecek… Neriman Aydın 11/04/2006” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Askeri Yüksek idare Mahkemesinde teblig tarihinden itibaren 60 gün içerisinde dava açılacak. (Yazı suretini bana gönderecek!) MSB dilekçeye cevap verecek! O dilekçe ile dava açılacak. Dava açıp kazananlar var. Cevabın sureti ile Balü abime gideceğim” yazdığı,  

-(1) adet üzerinde NOTES ibaresi bulunan bordo renkli kareli ajanda içersinde; “ERKUT ERSOY :0543 533 17 69 DÜZCE-” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “KUVAYİI MİLLİYE O.OZANSOY KUVAYİ MİLLİYE ULUSAL GÜÇLER DERN. GEN.SEKRETERİ” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Kantal Kaymakamı D.A.Ş. İstiklal marşımızın ve Andımızın okunmasını yasaklamak istediği talep yazısı: 30.11.2004-966 sayılı yazı gereği günü geldiğinde yapılmak üzere Neriman Aydın 2 Eylül 2005” yazdığı, 

-(1) adet kahve rengi kareli ajanda içersinde; “7.000 EUR 636 05 30 25.000 EUR 5.000 2.000 N.aydın 18.000 EUR…” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “S.17. Rabıt ve Kumandan ile Hasbihal  …Çev’in başkanı ile ilgili Eruygur Paşa’ya uyarı –Yeni Hayat Dergisinde yazılarına son vermesi,  yazılarını kitap haline getirmeli –Aslı Fethullahçı E.POYRAZ hizmet etti Türkan Salyan ÇEV Çağdaş yaşanı destekleme derneği Buzoğlu, H.B., H.Altaş Uygur O. …Arkamızda Jand. Gen. Kom.” Yazdığı, 
-Başka bir sayfasında; “Ayhan K. Başbakanlık (müştarı) müşavir MHP kökenli- istihbarat tanışmanı yaparak Add’de kürkçülük yapanlara karşı değerlendirilecek. Atatürk Dil ve Tarih Yüksek Kurulu Başkanlığı Yurt içi ve Yurt dışı ilişkiler Daire Başkanlığında Şube Müdürü –hırsız-menfaatsiz-fedakar-“yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “A.S.P. (Elektrik Elektronik San.) Erzurum Şb. Çek-sorgusu Her türlü demirbaş gelmesin rağmen teminat mektubu alamıyor. İrfan Bey’e bilidirilecek (Hümettin-)…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Yapılacak ve yapılacak olan faaliyetlerimizde öncelik büyük İsrail devletinin kurulması projesinde olmalıdır. Bizler şimdiye kadar hiçbir oyunu kaybetmedik ve asla kaybetmeyeceğiz Çünkü bizler yahudiyiz masonuz…. (Ali Özoğlu Şifre çözüldü. S.35” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Sevgi hanıma (Erenerol) söyleyeceklerdeni Türk Ortodoks Kilisesi kuruluş yıldönümlerine katılmadığımızın sebebi sizin Amerika İngiliz ve İsrail ile … haber aldığımızdan bunu niçin yazdık…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Karadeniz Teknik Üniversitesinden gelen şikayet edilen Ercüment Ovalı şikayet eden Tahsin kopuz, mağdur Erdal kopuz luzumu muhakeme olmadığına ilişkin kararın denetimi Danıştay 1. Daire Talebimize dosyamıza gayri kanuni bir müdahalenin olmasıdır. Dosyamızın zalimce sonuçlanması konusudur. Dosyamıza gayri kanunu bir müdahale olmasını önlemek Selçuk H.” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Mehmet D. (hz) ile irtibata geçilecek konu ve konuk için Erol D. ve eşi Zara ve eşi İbrahim E.+…Konuklar Şener Eruygur, Ali Özoğlu konuk” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Ahmed Ahmedov ile sazlı semaver Hoca M.D.Konu+Türkçe … Ercüment Ovalı … Banu A.” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Hoca M.Dumlu’nun düşünceleri ve önerileri alınacak Zara ile ilgili düet için görüş sorulacak yazı yazılacak Şener Eruygur, Ali Özoğlu konuk” yazdığı, 

-(1) adet üzerinde NOTES ibaresi bulunan siyah renkli kareli ajanda içersinde; “Prof Dr. Ercüment Ovalı Karadeniz Teknik Üniversitesi Farabi Tıp Fakültesi Hemtoloji Bölüm Başkanlığı Trabzon 0 462- 325 12 46” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “0543-533 17 69 özel buro@mynet.com Erkut Ersoy” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Sn. Org.Hurşit Tolon 1. Ordu Komutanı Sn. Tolon Emperyalist emrindeki… …hizmetinizden” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Sorunun çözümü ABD ve AB ile olan ilişkilerimizi gözden geçirmektir. PKK bu güçlerin güdümünde eylemlerini sürdürüyor. Batının talepleri devam ettiği müddetçe terör konusunun sorun olmaktan çıkacağını da zannetmiyorum. Prof. Erol M. Org. Veli Küçük: Gerekirse silahlanıp dağa çıkarız Yeniçağ 12 Ağustos 2005” yazdığı, 

-(1) adet kahve renkli üzerinde NOTES ibaresi bulunan kareli ajanda içersinde; “Kütahya öğretmen evi: Ahmet K. Candan E. adına ayrıldı. (Vali yardımcısı Metin Bey) 0505 466 51 01 Valilik konutuna yakın Pazar/Pzt./Salı yer ayrıldı” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Türkiye’nin Rum Patrikhanesi… …Yeniçağ 28.10.2005”yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “T.İş Bankası Çağaloğlu Şubesi şube kodu 1095 Hesap no:0719596 Yeşim Yurter” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “18 Ekim 2005 (12:44) maalesef kaleler tek tek düşüyor düşürülüyor Arkadaşımızın kardinalin adamları ile görüştüğü ve bir takım ekonomik teklifler aldığı konusunda ciddi duyumlar almış ama inanmamıştım. Çok üzgünüm saygılar Cengiz Y. Cengiz Bey bahsettiğimiz arkadaşımız H. mi? 18.10.2005 Neriman Aydın Maalesef Cengiz Y. (12:48) Beni bağışlayın inanmakta zorlandım. Önemli değil Mustafa Kemal de hep yalnızdı Biz onun evlatları beraber başarırız dedik” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “İstanbul düştüyse Ankara var Siz varsınız, siz Biz olacağız vatan Türk’ün devlet Türk’ün Biz de bir gün nutuk yazarmıyız? İhanet edenleri ve korkup kaçanları sevgiler Neriman Aydın 18.10.2005 Kemalizmle kalkıyorum. Lakin bizimkiler de vatan evlatlarına sahip çıkamamakta ve çil yavrusu haline dönüşmelerine adeta seyirci kalmaktalar. Cengiz Y. (13:07) 18.10.2005 Savunduğu cepheyi asla terk etmeyecek olan Türk çocuklarını korumak ve emirlerini almak zorunda kalacaklar” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Bugün bizden haberi olmayanları tanrı Türkü zaferle buluşturuncaya kadar mücadeleye ant içtik seviler 18.10.2005 Neriman Aydın Ergun Poyraz Kemal Yavuz paşadan sonra şimi de Yekta G. Ö. hakkında karalayıcı bir kitap hazırlıyormuş! Bu doğru bir eylem mi? Bizler bu olayı nasıl değerlendirmeliyiz? İzahatlarına ihtiyacım var Kemal hocama ve sizlere saygılar 18.10.2005 (22:18) Cengiz Y.” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “yarın sizi bilgilendirelim Kahraman Türk sevgilerimizle Neriman aydın 18.10.2005 üzücü olan ve de kafamı karıştıran bu şahsın halen bizlerin safında ve korunuyor olması H.Beye yaptığı haksızlıklar ve hakaretler için dün bu şahsa şerefsiz diyen bir zat bugün yeni kitabı  için katkı sunuyor, ama aynı katkıcı zat yayıncımızın kayıp gitmesine seyirci kaldı! Cengiz Y. 18.10.05 (22.48)” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Feridun Ö. ->(bu şahıs suç örgütü lideri Sedat PEKER ve adamlarına yönelik KELEBEK operasyonunda gözaltına alınmıştır) Başkent iktisatçılar Derneği Başkanı” yazdığı, 

-(1) adet kahve renkli üzerinde herhangi bir ibare bulunmayan kareli ajanda içersine; “Tayip Erdoğan’ın 1980’li… ünlü yemini …” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; Timurberk@gmail.com Koray gürbüz 417 23 44-0 312 Gaziler vakfı Güneydoğu gazisi 0505 466 60 00... yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Salı-Cuma 1 Mayıs 18:00-21:00 arası… …Şili Devlet Başkanı’na Sanriago V. Belediye Başkanına mektup yazılacak…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “A.Türkiye de kilise inşaatlarıyla ilgili kısıtlamalar-? Hıristiyan ve kilise sayımı? Sevgi Hanım aranacak-…”yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “417 51 90- 2742 Hakan B. B. /Yüzb. Harp okulunun kantini özel girişimciye açılıyor. İçinde bir de kitaplık ver kitap satış bölümü harp okulu öğrenci sayısı (4000 bin) hem kantin hizmeti hem de kitap satışı yapabilecek. (işletme esasları ve bedel için Hakan B. (Yüzb) ile görüşülecek) (Yrb) Adem A. haber verdi” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli üzerinde herhangi bir ibare bulunmayan kareli ajanda içersinde; “(E.Org. M.Şener Eruygur) yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; kemalkerincsiz@mynet.com 0212-523 18 18 521 91 27 521 91 11 Bs: 0212-533 18 30 Vatan cad. Emlak Bankası Blokları 111 Blok K:4 D:9 Fatih/İst. Büyük Hukukçular Birliği Yönetim Kurulu Başkanı yazdığı, 

-Başka bir sayfasında; “Kanun :15 Eyülden 30 Mayıs’a kadar gerek (kamu) devlet dairelerinde gerekse özel girişimde Cuma günleri öğlen tatili 11:30 ile 14.00 arası olup Cuma günü mesai saait bitimi:16:30’dur …Neriman Aydın 05 Ağustos 2006 Çankaya” yazdığı, bu şeklide kanunlar üzerinde değiştirmeler düşünüldüğü, 

-(1) adet siyah renkli üzerinde CAST memo pad B5 100 heets/size:175x246 mm ibare bulunan kareli ajanda içersinde; “ (6) Türk Ortodoks kilisesi Sayın Temsilcisi Sevgi Erenerol:” yazdığı,

-Başka bir sayfasında; “Org. Fevzi Türkeri Org. (E) M.Şener Eruygur /Kitap 0216-345 28 07 Cengiz Yıldırım 223 00 16 Vahdettin Gerecek: 456 20 50 Fenerbahçe Orduevi Fenerbahçe korumalı konutları Fenerbahçe/İstanbul” yazdığı tespit edilmiştir.

Neriman AYDIN isimli şahsa ait, LENAVO marka Diz Üstü Bilgisayar içerisinden çıkan, Toshiba marka ve 36091775T seri numaralı hard disk’te;

  “Belge11.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN adıyla yazılan Mehmet D. isimli şahsın tanıtıldığı ve övücü beyanların yer aldığı 10.08.2007 tarihli belgenin bulunduğu, 

 “Belge 8.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Sazlı Semaver isimli bir programa katılacak olan şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR, Ercüment OVALI, Ali ÖZOĞLU nunda aralarında bulunduğu şahıslar ve konuşulacak konular ile ilgili notların yazılı olduğu,

“emreçelebi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Harbiye ruhunu Harbıyede gecırdıgım 4 yıl boyunca goremedım ..”“Harbıyelılerın MUSTAFA KEMAL'den sonra örnek alabilecek en yakın unsuru bence bölük komutanının davranışlarıdır. Şu zamana kadar benım ornek alabilecegim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gonderılırken kısılıklerınden cok alaverelerle yaptıkları karıyerlerı olmasıdır..” “Her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundakı sıstemde degıssıklık yapıyor. Dolayısıyla Harbıyelıler neyın dogru neyın yanlıs oldugunu degerlendıremıyor. Yaptıklarınıda inanarak degıl yapmak için yapıyorlar.” şeklinde beyanlarının yer aldığı, 

“harbiye.doc..” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN adıyla Genel Kurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben, Harp Okullarındaki müfredat ve eğitim sistemi ile ilgili eleştiri ve önerilerin yazıldığı mektup olduğu ve ayrıca söz konusu mektubun aynı veya benzer içerikli olarak şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun incelemeye konu dijital verilerinde de kayıtlı olduğu,

 “mali.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “…Hepimiz Kemaliz Hepimiz Türküz yürüyüş kararı izne tabidir. Normal olan Türk diline saygı neredeyse takdir konusu halini almıştır. Üst rütbedeki birçok komutan Atatürk adını ağzına almamaktadırlar…Askeri eğitim birçoğu kalıplaşmış, zamanı geçmiş, günümüzün ihtiyaçlarından uzak programlardan oluşmakta ayrılan zaman verimli geçmemektedir...Harbiyede korku kültürü lider yetiştiremez, liderliğini ispat etmiş çok  yönlü komutanlar Harbiye de bulunmalıdır…   Taburumuzdaki kimi kurmay subayımız ise bizlerin onur ve şerefini ufacık bile olsun düşünmeyerek bizlere karşı hakaret dolu sözler sarf edebilmekte Harbiyelileri geliştirmektense kendi bireysel çıkarları için her türlü fedakarlığı yapmakta olup Harbiyelilere sürekli onur kırıcı cezalar vermektedir...Verilen konferanslara harbiyelilerin ilgisi! Videoda nettir. Bunda yoğun programlarda savrulmalarının da etkisi vardır.” İfadelerinin bulunduğu,

 “konferansta uyuyan harbiyeliler.DAT” isimli video dosyası içerisinde; Harp Okulu öğrencilerinin konferanslarda uyurken çekilen görüntülerin bulunduğu, görüntü kaydının “mali.doc” isimli belgede Kara Harp Okulunun eğitim sistemi hakkında ileri sürülen iddiaları doğrulamak için çekildiği, 

“NER 2 1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 134 sayfadan ibaret olduğu, söz konusu belgede;
-Neriman AYDIN adıyla 12.10.2004 tarihli H.B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Sayın B., malumlarınız olduğu üzere,  her türlü elektronik haberleşmemiz kolaylıkla takip edilmektedir. Bu nedenle telefonda ayrıntılı soramadığım için bağışlayınız.   

Jand. Korg.İbrahim A. ve Jan.Korg.Mehmet Ç. ile ilgili olarak  Şener  ERUYGUR Paşanın  onayını ya da yardımlarını talep edebilmemiz için, geçerli bir mesnedimizin olması gerekmektedir. Konuyla ilgili bana yönelteceği sorulara olumlu, dayanağı olan ve ne için  olduğunu anlatabilmem için bilgi sahibi olmam gerekmektedir.  Sizce bir mahsuru yoksa beni aydınlatmanızı rica ediyorum Sizden.    Ancak bu şekilde etkili sonuç almayı sağlayabiliriz.   Aksi taktirde kendisinden nasıl yardım talebinde bulabileceğimi  düşünmekteyim ve işin içinden çıkmakta zorlanmaktayım… KIRMIZI BEYAZ  da çalışan kızımız Fatma ile henüz yüz yüze bir görüşme yapamadım, çünkü babası dışarı çıkmasına izin vermemekte, telefon görüşmesinin tehlikeli olabileceği ve aramızda sır kalması gereken bazı hadiselerden karşı tarafın istifade etmemesi için bu konuda çok geciktiğim için özür diliyorum….”şeklinde beyanların yer aldığı,

- Neriman Aydın adıyla 03.05.2005 tarihli Erdoğan K. isimli şahsa hitaben yazılan e postada; “Cihan P. döneminde Yurtdışı görevi yaptım, döndüğümde ünvanlarım verilmediğinden, Bankanın yükselme sınavlarına çağrılarını red ettim... Ben bir Türk'üm.......  Mesleğimle ilgili özellikle Bankamızın satılmaması konusunda ASIL DEVLETİMİZ (TSK) nezdinde önemli çalışmalara katılmaktayım... (Bu bir sırdır..Size saklı kalsın)...” şeklinde beyanların yer aldığı,

 -Neriman AYDIN adıyla Erdoğan  isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “… inanıyorum ki Devletimin ve Vatanımın geleceğinde söz sahibi, etkin bir görevin sahibiyim... Tanrı yardımcımız olsun...NOT: Size yazdıklarımı ve Sizinle paylaştıklarımı okuduktan sonra lütfen Bilgisayarınızdan kalıcı olarak siliniz... İsterseniz saklamak için döküm alabilirsiniz... dostlarınızla paylaşabilirsiniz ... amaa Ama bilgisayarınızda tutmamanızı istirham ediyorum... Bu talebim önemlidir Değerli Türk...Teşekkür ederim...” şeklinde beyanların yer aldığı,

 
“NER 8.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsın değişik tarihlerde birden çok şahsa yazmış olduğu mektupların bulunduğu, belgenin tamamının 226 sayfadan ibaret olduğu, bu dosyanın ilk 136 sayfası ile Kemal AYDIN’ın bilgisayarından elde edilen “NER.DOC” isimli MSword dosyanın aynı olduğu görülmüştür. 

-Neriman AYDIN adıyla 11.07.2003 tarihli Sevgi ERENEROL isimli şahsa hitaben yazılan mektupta;“…kısaca ali Türkiye Cumhuriyeti Devleti için duyduğumuz endişelerin ortak oluşunda  Türk Ortadoks Kilisesi temsilcisi olarak göstermiş olduğunuz mücadeleyi  şahsım, necip Türk Milleti ve büyük Türk Mustafa Kemal Atatürk adına   takdir ve şükranlarımızla karşılıyor, mücadelenizin uyanmakta olan Türk Milletinin gözünden kaçmadığını ifade ediyor, sizleri tebrik ediyor, teşekkürlerimi sunuyor huzurlarınızda saygıyla eğiliyorum…Sayın Erenerol, Türk Milleti olarak ikinci bir kurtuluş mücadelesi başlatmak zorunda kalacağımızı hiç düşünmemiştik doğrusu… Vatanımız ve devletimiz işgal altındadır. Türk Milletinin birlik olma mecburiyeti vardır… Türk Milletini yeniden bağımsız yapacağımız mücadele günlerinde buluşmak üzere Türkün Tanrısı Sizi korusun.”  şeklinde beyanların yer aldığı,

- Neriman AYDIN adıyla 23.07.2003 tarihli Hüseyin M. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Sayın Mümtaz,  Vatanımız ve Devletimiz işgal altında, Milletimiz ise sömürgedir. Türk Milletinin birlik olma mecburiyeti vardır…gereğini yapmak üzere ayağa kalktığımızı   ifade ediyorum...Türk Ordusunun kıymetli mensubu Sayın M.,  …Türk Milletinin yapacağı ikinci kurtuluş mücadelesinde Türk Milleti ile birlikte olmanızı ümit ederken,  emekleriniz için teşekkür ediyor huzurlarınızda saygıyla eğiliyorum.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 29.09.2003 tarihli Nuh Mete Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Sayın Y., …yerli işbirlikçilerin bu sömürü sürecini hızlandırmaktaki  emeklerinin karşılığını, Türk Milleti olarak   yapacağımız  150 likler değil,  15 binlik listelerde   değerlendirmek üzere  örgütlenme ve bir araya gelme  zamanıdır…    ali Türkiye Cumhuriyeti Devletini ve Türk Ülkesi Türkiye’yi yeniden bağımsız kılacak büyük mücadele günlerinde birlikte olmayı ve yeniden kurmak zorunda kalacağımız Türk İstiklal Mahkemelerinde  Sizi Savcı olarak görmeyi diliyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 27.08.2003 tarihli Jandarma Genel Komutanlığı Yrb. Müfit isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “İRAN İSLAM CUMHURİYETİ sınırları içerisindeki Güney Azerbaycan Türklerinin ABD’de yaşayan ve bu ülke vatandaşı olan sürgündeki Türk Lideri MAHMUT ALİ ÇÖHREGANLI, bu sabah  eşi ve çocuğu ile ziyaret için geldiği  Ülkemizde, İstanbul’da Ülkemize giriş izinleri bulunduğu halde  eşi ve çocuğu sınır dışı edilmek üzere Türk Emniyet Birimlerince  gözaltına alınmışlardır. Değerli Komutan Org.Şener Eruygur’un “Bildiklerinizi bize her zaman ulaştırabilirsiniz” cümlesinden hareketle…konuyla ilgili yardımlarınızı Türk Tarihi ve Türk Milleti minnetle  hatırlayacaktır.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 19.08.2003 tarihli Bilgi notu başlıklı alt kısmında “paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu” ifadesi yer alan notta; “Bu, Türk Milleti ile Türk Ordusunun 65 yıl aradan sonra ilk buluşması,  Türk Tarihinin bu anlardan hoş bir gülümseme ile bahsedeceği inancındayım.   Sanırım daha önce ne Siz Türk Silahlı Kuvvetleri ne de Biz Türk Milleti hazırdık…   Benim Ülkemde  toplumun hemen her kesiminden kendisine hizmet eden, kendisine  mensup olduğu ülkesinden daha bağlı insan yetiştiren ABD’ye ve AB ülkelerine karşı; Siz asli unsur Türk Soyunu ülkemiz için, devletimiz için  ayakta ve hayatta tutmayı başaramadınız.  Değerli Büyüğüm, Biz 65 yıldır  Sizi bekliyoruz....  Ama ortada yoksunuz...    Yolumuz ölmek ve öldürmek ihtimalleriyle doludur.  Bu tehlikeyi Biz göze aldık, Siz de alıyorsanız başlayalım deriz  …Değerli büyüğüm Türk Milleti gerçekleri ve gerçek olmayanları bilmektedir.  Farklı düşünüyorsanız bu düşüncenizden vazgeçmenizi tavsiye ederiz. 150 likler listeleri hazırlayan Türk Milleti, 150 binlikler, 15 milyonluklar listeleri de  hazırlayabilecek idrak ve şuurdadır” Şeklinde beyanların yer aldığı, 

            -Neriman AYDIN adıyla 14.10.2003 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüyüm, işbirlikçi siyasi kadroların sömürge anlaşmalarına parti adı fark etmeksizin korkusuzca, uyarı şeklindeki beyanlarınıza rağmen hiç çekinmeksizin imza atmalarını Siz Türk Silahlı Kuvvetlerinin her seferinde “Türk Silahlı Kuvvetleri AB’ne karşı değildir” sözlerinde buldukları cesarette ararız. Bu şekildeki ifadelerinizi Türk Milleti olarak koyacak yer bulamadığımızı itiraf etmeliyim.  Çünkü Türk Ulusu bu şekildeki sözlerinizle “demek ki korkulacak bir durum yoktur rehavetine ve yanılgısına” kapılmakta ve ihanetleri 65 yıldır ispatlanmış biri diğerini aratmayan soysuzlara desteklerini sürdürmeğe devam etmektedirler. Paşam, Başkent Ankara’da Karanfil Sokakta, Deniz Kuvvetleri Komutanlığı-Sahil Güvenlik Komutanlığı binasının tam karşısındaki Eyüboğlu Otelde, Otel sahibinden  misafirlerine kadar günün 24 saati  Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  aleyhine  azınlık ruhlu, molla zihniyetli  kafalar tarafından  inanılmaz bir propaganda yapılarak  kitleler etki altına  alınmakta ve  Türk Silahlı Kuvvetlerinin  dayanak noktası inceltilerek  altı  oyulmaktadır. Türk Milletinin gözleri önünde bölücülük, Türk Silahlı Kuvvetleri, Mustafa Kemal Atatürk ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti düşmanlığı yapılmaktadır. Türk Milleti henüz bu ihanete ve şer odaklarına karşı koyacak güçte,  uyanıklık ve duyarlılıkta değildir…Paşam,  Birlik Mahallesi, 14. Sokak, 11 nolu konut Doğu illerimizden bir  Şahıs, İşadamı ve Siyasetçiye ait olup, İlçi İnşaat tüzel kişiliği altında  faaliyet göstermektedir.    PKK-Kadek terör örgütü ile ilişkisinden başlamak üzere uyuşturucu kaçakçılığına kadar Türk Milleti, Türkiye Cumhuriyeti Devleti  ve Türk Silahlı Kuvvetleri aleyhine bölücü faaliyetlerde bulunduklarını, terör örgütü elemanlarına yardım ve yataklık yaptıklarını tahmin ediyoruz. Konuta girip çıkan insan sayısı bir hayli fazla olup,  çoğunluğunu Doğu ve Güneydoğu Anadolu kökenli vatandaşlarımız oluşturmaktadır. Gelip gidenlerden bazılarının asker kıyafeti taşıdıkları malumlarımız olup,  asker üniforması ile konuta girenler dışarı  sivil olarak çıkmaktalar, konuta  gelip giden  insanların sokaktaki davranışları ile bindikleri son model otomobiller duyarlı her vatandaşın dikkatini   çekebilecek boyutlardadır…Bu tür  girişimlerinizin  Ulusal Güçlerin bir araya gelmesinde  büyük katkıları olacağı inancını taşımaktayız. Bu ailelerin ve aşiretlerin, işbirlikçi ve satılmış  mevcut siyasi partilere yönlenmelerine ve emperyalist ülkeler güdümünde çeşitli yollarla istismar edilmelerine yol açan tutumlar karşısında   Türk Milletini ve Türk Devletini temsilen Devletimizin yegane  teminatı Türk Silahlı Kuvvetlerinin ve değerli komutanlarının  bu boşluğu doldurmasını beklemek bunca ihanetten sonra  hakkımız diye düşünüyoruz. Türk Ulusunun Milli olan her kafasından  faydalanmanızı bekliyoruz….Türk Ulusu olarak amacımız zamansız harekete geçmemek, ama geç de kalmış olmamaktır.  Örgütlenmemizde ve uyanmamızda bize  katkıları olacak yegane milli güç Siz Türk Silahlı Kuvvetleri’nin olduğuna inanıyoruz.   Türk Milleti bu konuda ısrar etmektedir Paşam. Plan ve program yapma, karşı düşünce üretme ve bu düşünceleri icraata  dönüştürme zamanıdır.  Tek bir sömürge anlaşmasının imzalanmasını ve yürürlüğe  girmesini, hiç edilen tek bir Kamu kurumunun satışını  durduramadığınız, durduramayacağınız içindir ki, tam bağımsızlığımızı kaybetmiş bulunuyoruz.  Bu konudaki ihmalkarlıklarınızın devam etmemesi için acilen tedbir almanızı bekliyoruz. Durdurmak için kafalar koparılması gerekiyorsa, o da yapılmalıdır.  Türk Ulusunun düşünceleridir. .. Türk yurdunda Türk ulusuna yakışır bir hayat istememizi bize çok görmeyeceğinizi ümit ediyor ve biz Türk Milletine gizli öncülük görevinizi yerine getirmenizi bekliyoruz.  İzninizle; Vasiyet gayet açıktır, gereğini yapmak üzere Sizi bekliyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı,      


-Neriman AYDIN adıyla 10.10.2003 tarihli Veli Küçük isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam,  65 yıldır ihanette sınır tanımayan 65 yıllık Ankara Hükümetlerinden aksi bir tavır ve davranış beklememiz Türk ulusu olarak gaflette olduğumuzu gösterir. Bunun bilincindeyiz. Türk Ulusu olarak  bütün beklentilerimiz Türk Silahlı Kuvvetlerinin yapacaklarına yöneliktir….Bizi yanıltan  Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihanette sınır tanımayanlar üzerinde etkin ve etkili olamama  duruşudur.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 05.03.2004 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüğüm, 2003 Ağustos ayında şahsımı kabulünüzde Yüksek Makamlarınıza bir iki cümle ile açıklamaya çalıştığım, tedbir alabileceğiniz düşüncesiyle, özellikle Devlet-Millet ve Ülke güvenliğimizle doğrudan alakalı olan, şahsınızda Türk Silahlı Kuvvetlerinin birçok bilgi ve belgeye kolaylıkla ulaşabileceği konuyu ayrıntılı olarak bir kez daha Asıl Ellere iletmenin bir Türk Evladı olarak görevim olduğu  inancındayım…Türk Ulusu bu konuda endişelidir Paşam. Bir tarikat sapığının henüz Başbakan  değilken bile Kıbrıs’ı, Kıta Sahanlığını, Ermenistan, Kürdistan tavizlerini emperyalist babalarına söz vermiş  icraatlarının yanında,   Menderes’in yaptıkları solda sıfır kalmaktadır. Kaybettikten sonra kelle alınması Kıbrıs’ı geri getirmeyecektir Paşam. Türk Ulusunun düşünceleridir. Türk Ulusuna açıklamalarınızda, endişelerinizde dış merkezlerin saldırılarını, yerli maşaların azgınlıklarını göğüsleyebilecek güçte olduğunuza şüphemiz yoktur. En önemlisi  Türk Ulusu emrinizdedir Paşam. Kıbrıs’ı ilhak ettiğinizi açıklamazsanız ilk cephemiz düşmüş olacak ve arkası çorap söküğü gibi gelecektir…Bunu  durdurun Paşam, lütfen durdurun..” şeklinde beyanların yer aldığı, 


-Neriman AYDIN adıyla 10.11.2003 tarihli Sinan AYGÜN isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Ulusal güçlerin birlikte hareketi kaçınılmazdır,  yardımlarınızın önemini ve anlamını Türk Tarihi altın sayfaları arasında sonsuza kadar saklayacaktır  Sayın Başkan..”şeklinde beyanların yer aldığı,


-Neriman AYDIN adıyla 08.01.2004 tarihli H.B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…hizmetlerinizin  yeniden elde edeceğimiz ikinci bağımsızlık mücadelemizi anlatan tarih sayfalarındaki yerini alacağını  ifade etmek istiyorum…” Şeklinde beyanların yer aldığı, 


-Neriman AYDIN adıyla 10.02.2004 tarihli Metin A. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “.. Türkeli Dergisi ile ilgili Kemal Ağabeyimin yapmış olduğu araştırmada; Taner Ünal’ın  Sizin de bahsettiğiniz üzere MHP kökenli olduğu, kooperatifçilik yapmış olduğu, hatta MHP nin son kongresinde  aday  olduğu,  pek düzgün olmayan bir geçmişi ile bilindiği  gibi verilere  ulaşılmıştır…(Kemal ağabeyimin ve Sizlerin) her ikinizin de takip edildiği ve telefonlarınızın dinlendiği gerçeğini göz ardı etmememiz ve sürekli uyanık ve tedbirli olmamız gerektiğinden Sizlere konuyu belge geçer yolu ile iletmeyi uygun gördük.    Hatta birkaç yıl sonra Çankaya’da yükselen bir ateş ve tüten bir duman görürseniz, sakın şaşırmayınız... O bağımsızlığımızın dünyaya duyurulması kutlamalarının işareti olacaktır, o ateşi yakmak için sabırsızlanıyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı,


-Neriman AYDIN adıyla 18.03.2004 tarihli H.B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…geçen hafta sonu  Jandarma Genel Komutanlığın’da Paşa’nın emriyle bir toplantıya çağrıldım... konuşulan ve paylaşılan konuları ancak karşılaştığımızda Size aktarabilirim.” şeklinde beyanların yer aldığı,

 -Neriman AYDIN adıyla 21.04.2004 tarihli Jd.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta;  “Ziraat Bankası Dış İşlemler Operasyon Daire Başkanı Güner A Beye malum konudan Türk Silahlı Kuvvetlerinin uzun zamandır haberdar olduğunu,  bu vesile ile Türk Ulusunun Devleti ile birlikte ayakta kalabilmesi için her bir bireyin katkısının vazgeçilmez olacağını, malum konudan tarafım sayesinde değil de, Türk Silahlı Kuvvetlerinin bizzat haberdar olduğunu hissettirmenizi, bu bilgilere dünya durdukça ulaşmanın geleneksel Türk Devleti bekasının bir gereği olduğunu Batılı Ülkeler Almanya, Fransa, İngiltere örnekleri vererek  ifade etmenizi, bu konuyu Batılı ülkelerde  Mali Polisin yaptığını, ülkemizde her kurumun Siyasi  iktidarlar elinde istismar edilmesi nedeniyle ülkemiz bakımından hayati öneme haiz bu ve benzeri konuların  Türk Silahlı Kuvvetlerine kaldığını belirtmenizi, Albayım özellikle bu bilgilere ulaşmak için  Mahkeme Kararı çıkartmak gibi bir çözüm şeklinden  asla bahsetmemenizi, bu hak ve yetkilerin Devletimizin  Kurulduğu gün Mustafa Kemal Atatürk tarafından Türk Ordusuna  verildiğini belirtmenizi, 

Türk Silahlı Kuvvetleri’nin her bilgi ve belgeye istediği anda  ulaşmasının Devletimizin  günümüzde getirildiği durum nedeniyle  önemli olduğunu,  Türk Ulusunun Türk Silahlı Kuvvetlerine  güvendiğini ancak katkılarının beklendiğini ifade etmenizi  önemle istirham ediyorum…“Not: Albayım toplantıdan önce Güner Arslan ve konuyla ilgili düşüncelerimi öğrenmek konusunda emrinize amadeyim. Dahili telefonumdan rahat konuşma imkanım bulunmaktadır.” şeklinde beyanların yer aldığı,                 

    -Neriman AYDIN adıyla 20.07.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna Bildirge niteliği taşıyacak bir Gazetenin acil olarak ihtiyacımız olduğunu belirtmek isterim. …Söz konusu Gazeteye gönüllü olarak ve bundan büyük bir haz duyarak makale verecek Ulusalcı araştırmacı yazarlarımızın artık var olduğunu bilmek büyük bir imkan olup, Türk Ulusunu uyandırmak yolunda önemli mesafeler aldıracağı,  siyonist emperyalistlerin Türk Ulusuna kolay kolay etki edemeyeceklerini, Türk Ulusunun uyandırılma süresini kısaltacağı düşüncelerini taşımaktayız. Paşam, bu konuyla ilgili olarak Türk Ulusunun ve Türkiye Cumhuriyetinin geleceği için yapacağınız hizmetin  Türk Ulusunun  bir an evvel yönetimde hakim olmasına imkanlar, fırsatlar hazırlayacağı muhakkaktır... Türk Ulusunu emperyalist, siyonist AB ve ABD ye  sömürge yapmaya yemin etmiş siyasi zihniyetlere bu gazete ile ya da  bir TV kanalı ile Türk Ulusunun layık göreceği tokatı atma fırsatı doğacak ve Türk Ordusunu yıpratacak bir  ihtilale gerek kalmayacaktır düşüncesindeyiz. Çünkü bu kez yapacağınız bir ihtilalin Ulusal Tam Bağımsızlıktan, Ulus Devlet varlığımızdan yana olmasını,  Vatan ve Devlet hainlerinin ise  kafalarını almasını bekleriz… Candan E. bir Türk çocuğudur, günümüz İstanbul Valisi ve Devletimin en tepesindeki  diğer bir çok zevat gibi  Süryani değildir. Bunun için de korunmasını, kollanmasını beklemenin  hakkımız olduğunu bilmenizi isteriz. … Türk Ulusunun Devlet kadrolarından bir bir tasfiyesine ve öldürülmelerine   dur demek zamanı gelmedi mi Paşam ? Siyonist emperyalistler ve işbirlikçileri tarafından öldürüldüklerinden  sonra mı kendilerine selam duracaksınız…? Onlar hayatta iken kendilerine ulaşmanızın anlamı, ehemmiyeti, öldürüldükten sonraki  milyonlarca selama bedel diye düşünüyoruz  Paşam….Değerli Büyüğüm, 30 Ağustos’da Orgenerallikteki sürenizin dolduğunu biliyoruz. …Temenni ederiz ki zati âlinizden boşalacak Makama emperyalistlerin emrinde olmayacak değerli bir Türk Subayının Sizi aratmaksızın gelmesi ve Sizin kadar Türk Ulusuna güven vermesidir. Acaba böyle mi olacak diye endişelerimizi zati alinize iletmek, Sizinle paylaştığımız düşünce ve tespitlerimizi kendileri ile de paylaşıp paylaşamayacağımızı bilmek ve sormak  isteriz.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,   

               -Neriman AYDIN adıyla 17.08.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, emirleriniz üzerine komutanlığınız yetkililerinden Alb. Cengiz Y.   Sayın Candan E.  ile irtibata geçmişlerdir. ..söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler. Sayın Candan E.’in Komutanlık Yetkililerinizin de dinledikleri üzere inanılmaz ölçüde bilgilere sahip olduğu düşünülürse,  Bakanlıkta kalmasının sağlanmasının Asıl Devletimiz açısından fayda temin edeceğini ifade etmişlerdir…Konuyu Yüksek Makamlarınıza iletmenin gereğine inanmaktayım Paşam. Sayın Candan E.’in Ankara’da bulunması ASIL Devletimizin menfaatleri için önemlidir, vazgeçilmezdir.” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

           -Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında  Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler…Not: Albayım, konuyla ilgili aynı bilgiyi içeren bir notu Paşa’ya iletilmek ve bilgilenmesini sağlamak üzere Yaveri Yarbay Müfit Beyin odasındaki faksa da geçtim” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; ““Albayım, Sizleri  aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Sayın Candan E. beyin T. C. ANKARA 11.İdare Mahkemesinde açılmış bulunan  2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili dava 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E.  lehine sonuçlanmış bulunmaktadır…söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin  konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da Sayın Candan E. lehine sonuçlanmasına bu davanın dayanak ve örnek  teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz eder …Candan E.in Ankara’daki görevinde kalması için ikinci davada  yardımlarınızı  beklediğimizi  belirtiyorum…” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, Sizleri, Yüksek Makamlarınızı hayati aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Mülkiye Baş Müfettişi, Sayın Candan E. Beyin, Ankara 11.İdare Mahkemesinde 2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili açılmış bulunan dava, 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E. Beyin lehine sonuçlanmış bulunmaktadır. … söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da,  bu durumda Sayın Candan E.Beyin lehine sonuçlanmasına dayanak teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz ediyor…Yüksek Makamlarınızın malumları olduğu üzere,  Sayın Candan E.’in  Ankara’da Mülkiye Başmüfettişliği görevinde kalmasının  Asıl Devletimizin ayakta ve hayatta kalması için  önemine   ve gereğine  inandığımızı belirtirken,   Müfettiş olması nedeniyle inanılmaz  bilgi ve belgelerin sahibi Sayın Candan E.  Beyin bildiklerinin, Türk Ulusunun bir gün gereğini yapmak üzere Yüksek Makamlarınız nezdinde kayda alınmasının ehemmiyetine bir kez daha dikkatinizi çekmenin Türklük görevimiz olduğunu hatırlatmak istiyoruz  Paşam. Arz ederiz…NOT: 1-  paşam, bundan sonra elime ulaşacak bilgi ve belgeleri yine size mi yoksa Org.sayın F. T.  paşamıza mı iletmeliyim, bunu izninizle öğrenmek istiyorum” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.01.2005 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…şahsınıza arz ettiğim Sayın Mülkiye Başmüfettişi Candan E.  Beyin  Ankara İdare Mahkemesindeki  iki davasının  da Siz değerli ve duyarlı Türk Komutanının katkıları sayesinde  lehine sonuçlandığını ve İçişleri Bakanlığındaki Başmüfettişlik görevine başladığını Yüksek Makamlarınıza  iletmekten sevinç duymaktayız. Sayın Candan E.’in Yüksek Makamlarınıza iletilmek üzere şahsıma ilettiği belgeler  mektubum ekindedir. (Ek no: 3 Candan E.) ) Arz ederim.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli Tümgeneral Sabri D. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna 85 yıl önce biçilen sömürge gömleğini  1923- 10 Kasım 1938  den beri 66 yıldır yeniden ısrarla  giydirmeye çalışan emperyalistler ve işbirlikçilerine gerekli dersi bir kez daha olmak üzere yine Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Ulusu birlikteliği vereceğine inancımız tamdır. Gizli Öncülüğünüz kaçınılmazdır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 16.09.2004 tarihli H.B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…biraz önce bir büyük Türk çocuğu Sayın Candan E. bey  ziyaretlerime geldiler.    Meşrutiyet’te yaşanan hadiselerden bahsettiler.   Değerli İnsan, Türk Yurdu ve Türk Devleti için gerekli insan Siz neden bana bu konudan bahsetmediniz…  Meşrutiyet,  Türk Ulusunun Ankara’dan yön ve yol bulmasında bir karargah merkezidir.  Meşrutiyet, içeri giren insanı kendiliğinden etkileyecek zaman ve mekanüstü bir yer olmalı,  havası  büyülemeli, hatiplerinin  söylemleri ise  özellikle  ilk kez gelen insanı kalbinin en hassas yerinden  vurmalı, yerinde oturtmamalı, heyecanlandırmalı, ayağa kaldırmalı.   Meşrutiyet kuralları sıkı, insanları sadık,  Önderi’nin ışığında tüm Anadolu’yu  sallamalı, depremleri şiddetli olmalı…. Tabii emperyalizme karşı dikkatli ve  kendini korumalı. Meşrutiyet’in  sırları olmalı….  Fikirler ve eylemleri  sadece kurmay heyeti bilmeli….  Kurmay heyet arasında  sır   ve soru işareti  olmamalı. Az insanla çok iş yapılmalı…Sayın Ergün POYRAZ bey ile de  Kemal Bey’den konuşmasını isterseniz…. Kendisinin  olaya çeki düzen vereceğine şüphem yoktur. ..Sizinle paylaştığım her cümle bir sırdır ve sadece Kemal Beyle paylaşılır. Karargahın sırları sırlarımızdır.  Sadece dikkat etmemiz  gereken husus sırlarımızı kimlerle paylaştığımızdır…NOT: …Meşrutiyet’te çalışmasına vesile olduğum Türk kızının yaptığı hatadan dolayı beni bağışlayınız lütfen.  Dünya’daki hadiselerden habersiz olmasının, karargah merkezimize gelebilecek olumsuz amaçlı insanların anında tespitine yarayacağını ve emperyalistlerin ilişki kurmada zorlanacakları bir çocuk olacağını düşündüğümdendi.    Sizlerin bu manada üzülmesine sebep olmamdan dolayı özür diliyorum, lütfen kabul buyurunuz.   Kendisine ulaşıp, edindiğim bilgileri en kısa zamanda Şahsınıza aktaracağım. Bilgilerinize… Telefonla paylaşma imkanımız olmayan konulardı.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 14.01.2005 tarihli H.B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Sayın E.Poyraz ve Sizin birlikteliğinizin ölçülerini, boyutunu, derinliğini bilmiyoruz, onun için de gerek dostluğunuzu gerekse Ulusal Birliktelikteki beraberliğinizi  yanlış anlamış olmaktan çekiniriz….Sayın E.Poyraz’ın etrafında son senelerde olan şahıslar ve ilişkileri son derece önemli.  Size karşı düşünce ve tavır manasında  yaşadığı tedirginlik ve saldırganlığının arkasına iyice bakmamız gerekiyor…Bu yön iki senedir Sayın Kemal Aydın Bey’in yurt çapında  ulusal kafa taşıyan Türklerle yaptığı görüşmelerdir. (ki bayağı yol almış bulunuyoruz, bunları Size açıklamak ve Sizinle paylaşmak  fırsatımız olmadı, inşallah olacak )  Birlikteliğimizin Yönetim Kadrosunun, Beyin Heyetinin bir elin parmakları kadar kişiyle devamı, istihbarat servislerinin sırlarımızı, hedeflerimizi uzun süre öğrenmelerine engel olacaktır diye düşünüyoruz…düşüncemiz odur ki her üç ayda bir  Kurmay Heyet olarak bir araya gelip  hadiseleri, kat edilen yolları, yapılması gerekenleri  görüşmemiz ve bunları zabta geçirmemiz geleceğe dair yolumuz için  son derece faydalı olacaktır diye düşünüyoruz. (Bu şahsi düşüncemdir, henüz Sayın Kemal Aydın Beye söylemedim, şu anda mektubu yazarken aklıma geldiği için Sizinle paylaşmak istedim)” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 19.10.2005 tarihli Hatice BAHTİYAR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Aylardan beri müthiş zorluklar  yaşadığınızı biliyoruz, fiziken yanınızda olamamamız nedeniyle Sizlerden uzak olduğumuzu, halinizden anlamadığımızı  zannetmeyiniz. Tanrı şahittir ki her günümüzde Size  TOPLUMSAL DÖNÜŞÜM YAYINLARINA  maddi olarak yardım edememenin  hüznünü yaşadık. ..Üstlendiğiniz görevin kutsiyetini ve Türk Milletinin hak ettiği idarecilere kavuşması için ULUSAL MÜCADELEDEKİ yerini  kalemimiz yazmakta aciz kalmaktadır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

Neriman AYDIN adıyla 09.11.2005 tarihli Sevgi ERENEROL isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Milletinin Ulusal uyanışında  bir büyük mücadeleyi zaferle sonlandırmak üzere  tarihi bir sorumluluğu üstlenen  Sayın Kemal Aydın Bey’in  Size ulaştırmamı rica ettiği  sözlerini  mektubum vesilesi ile  Sizlere ve Erenerol Ailesine  iletmek istiyoruz: “TÜRKLÜK MÜCADELESİNDE SEVGİ ERENEROL HANIMEFENDİYE TÜRK’ÜN TANRI’SINDAN BİTMEK TÜKENMEK BİLMEZ BİLGİ VE GÜC DİLİYORUM.  BU BÜYÜK TÜRK’ÜN MÜCADELESİ GÖGÜSÜMÜZÜ KABARTMAKTADIR.  BU ASİL MÜCADELEYİ YAPANLARIN EMRİNDE OLMAK BİZLER İÇİN BÜYÜK BİR ŞEREFTİR. TAŞIYACAĞIMIZ EN BÜYÜK ŞEREF MADALYASIDIR.  ŞARTLAR GEREĞİ  FİZİKSEL OLARAK YANLARINDA OLAMIYORUZ. ANCAK ULUSAL  MANADA,YENİDEN TAM BAĞIMSIZ DEVLET FİKRİNDE, İŞTE VE EYLEMDE KENDİLERİYLE HER AN BİRLİKTE OLDUĞUMUZDAN HABERDAR OLSUNLAR.  SEVGİ HANIMA SAYGIMIZ VE TEŞÜKKÜRLERİMİZ VARDIR. Kemal Aydın 05332369786)…” Şeklinde beyanların yer aldığı,

Neri adıyla Günaydın ablası hitabı ile başlayan mektupta; “Dün Merdan ile beraberdik, 3-4 saat sohbet ettik, kulaklarını çınladı mı..Cumartesi Kemal Abimle Kütahya'da bir toplantıdaydık... Merdan aramasaydı Pazar günü de görüşemeyecektik... Eskişehir'de küçük bir toplantı ve bilgilendirmemiz oldu...sonra Kütahya'da.. gece de döndük ve Merdan'a  yetiştik...Kemal abim, Merdan'a çok değerli bilgiler verdi, sana aktaracaktır, sanıyorum...  Bunu her toplantıda yaşıyoruz: Türk insanı her şeyi ama her ihaneti biliyor... alt alta koyabiliyor.... Yalnız bunları bilmesine rağmen hala aynı konuları paylaşmak istiyor...  Bu bize zaman kaybettiriyor...  Oysa madem ihanetler ve hainleri biliyoruz...O zaman şunu konuşmalıyız Bize ne görev veriyorsunuz ? Biz ne yapmalıyız ? Bizden vatanımız ve devletimiz için ne istiyorsunuz..? …Mesela Kemal abinle gittiğimiz toplantılarda biz bu konuya - zaten insanlar ulusal manada hazır oldukları için-  en fazla 30 dakika ayırıyoruz...Hemen yapacaklarımıza, birlikteliğimizin nasıl sağlanacağına, eylemlerimize geçiyoruz...” Şeklinde beyanların yer aldığı,

 “NER-AY 7.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 169 sayfadan ibaret olduğu,

neaydin@ziraatbank.com.tr isimli e posta adresinden 24.11.2005 tarihinde  holmez@ttnet.net.tr isimli e posta adresine gönderilen e postada; “.. KEmal AYDIN benim ağabeyim... üç bucuk yıldır muhteşem bir hareketin önderliğini yapmaktadır... Sadece bu kadar söyleyim...Çünkü e mail ortamında  daha derin bilgilerimizi paylaşmanın sakıncaları malumlarınızdır ... inşallah Sizleri karşılaştıracağım... bir İzmir seyahatimiz olacak inşallah...” Şeklinde beyanların yer aldığı,

neaydin@ziraatbank.com.tr isimli e posta adresinden 24.11.2005 tarihinde  holmez@ttnet.net.tr isimli e posta adresine gönderilen e postada; ““Çünkü Türk Milleti  fikren  büyük bir taarruza hazırlanmakta...Bu taarruz  Türk Milletinin  cevheri aslisi TÜRK OLANLARIN  yeniden TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNE idaresi ile neticelenecek inşallah... Çok çalışıyoruz  Sayın Ölmez, çok çalışıyor, çok bilgileniyor, ve bilgilerimizi  TÜRK MİLLETİNİN her ferdi ile paylaşıyoruz... Tanrı hızlandırsın ....Tanrı Türk Milletini birbirinden haberdar etsin..... mesela, İzmir'de çok değerli bir Yazarımız var Sayın Metin A. Biz kendileri ile sık sık biraraya geliyoruz... Harika eserleri var...   BİTMEYEN OYUN,  AVRUPA BİRLİĞİNİN NERESİNDEYİZ, KEMALİZM , TÜRK KURTULUŞ SAVAŞI  , TÜRKİYE ÜZERİNE NOTLAR...VS....” Şeklinde beyanların yer aldığı,
holmez@ttnet.net.tr isimli e posta adresinden 28.11.2005 tarihinde Neriman AYDIN’a gönderilen e postada; “Lutfen agabeyinize selam ve saygilarimi iletiniz. Ben de bu mucadeleden umutluyum ve her inanan gibi uzerime duseni seve seve yapmaya kararliyim” şeklinde beyanların yer aldığı,

neaydin@ziraatbank.com.tr isimli e posta adresinden 06.12.2005 tarihinde  holmez@ttnet.net.tr isimli e posta adresine gönderilen e postada ;“..Bu çetin yılları hep birlikte aştığımız, hainleri ve işbirlikçileri bertaraf ettiğimiz gün Ankara'da büyük Türk şöleni yapacağız, Atamızı, kendisine layık evlatlar olduğumuza şahit kılacağız İnşallah...

67 yılda Türk Milletinin elinden alınan Devletimizi elbette 67 günde geri alamayız. not:kemal ağabeyim  bilgilendirmede bulunmak üzere bu gece acilen İzmir'egeliyor...  İzmir'de müsait olması halinde Size bilgi vereceğim Efendim...” şeklinde beyanların yer aldığı,

Neriman AYDIN adıyla 01.02.2006 tarihli Akhmed AKHMEDOV isimli şahsa gönderilen e postada; “Bu göreviniz Türk Ulusunun Rusya ile gelecekte bizlerin yönetiminde kuracağı ilişkilerde temel teşkil edecek... Kemal Abimin önderliğinde, Türk Ulusunu uyandırma ve bilgilendirme faaliyetlerimiz son hızıyla  ve büyük coşkular ve katılımlarla devam etmektedir Sevgili Kardeşim” şeklinde beyanların yer aldığı,

“plazma tarihçesi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde: şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsın 31.08.2007 tarihinde Genelkurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben yazdığı ve tamamı 9 sayfadan ibaret mektup olduğu, söz konusu mektup içerisinde; “ … Ülkemin benim uzman olduğum alanda iki büyük gereksinimi vardı…ülkemizin her yıl 300 milyon dolar ödeyerek satın aldığı bazı ilaçları (insülin gibi), dokuları ve hatta gerektiğinde  biyolojik silahlar üretebilecek bir biyoteknoloji merkezi idi…Her türlü  silaha karşı  tedbire sahip olmasına rağmen Biyolojik silahlarla savaşma konusunda yeterli hazırlığı olmayan ülkeme biyolojik savaş endüstrisini kurmaktır. Nitekim bu gün 1 trilyon borcu olan, zorlukla ayakta kalan bu küçücük şirkete, onun yaratıcısı olan bana yapılan ulusal ve uluslar arası saldırının 2 nedeninden biri ATİ tesislerinin 15 günde bu silahı üretece hale gelebilecek şekilde dizayn edilmiş olması…” şeklinde beyanların yer aldığı,

 “YAZI-1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs. temin edilen belgelerin bulunduğu 105 sayfadan ibaret belgede:

-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:h033223@kho.edu.tr] isimli e-posta adresinden 09.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzecim, … Bir Harbiyeli olarak diğerleri gibi kendimi milli konularda eksik hissediyorum. Bana birkaç kaynak gönderebilir misiniz? …Saygıdeğer Kemal Amcama çok selamlarımı iletin.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 09.10.2006 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi…Evet çalışmalar son hızla devam ediyor, Türk Milletinin feraseti, ve Tanrı vergisi hasletleri bizlere  her gün yeni mucizeler  yaşatıyor. Bunları gördükçe daha fazla heyecan ve yüksek oranda enerjimizle çalışmalarımıza devam ediyoruz, canım Teyzesi.  Bir kaç gün önce biz de Kemal Amcanla senden söz ettik… Sen öyle bir insanla tanıştın ki, seni her konuda yetiştirecek, geleceğe hazırlayacak engin bir bilginin sahibidir kendisi. Zaten böyle olduğu için bizlere önderlik yapmaktadır… Bayramdan sonra Kemal amcan bir hafta sonunu sana ayırmak istiyor... Ne zaman müsait olursan beni arayabilir söyleyebilirsin Teyzesi...” ifadelerinin bulunduğu,
-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:noyan.selda@gmail.com] isimli eposta adresinden 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde beyanların yer aldığı,

“Kitap1.xls” isimli Excel dosyası içerisinde; 80 işiye ait kesinleşmiş mahkumiyet hükümleri, hüküm maddeleri, verilen ceza ve çektiği ceza, “Kitap2.xls” isimli Excel dosyası içerisinde de,  idam cezası almış olan 157 kişinin şahsın isim, doğum tarihi, idam tarihi, yaş, iş, medeni hal, idam şekli, aile ve akrabalarından başka idam edilen başlıkları altında kayıtlı bilgilerin bulunduğu,

30112007136.jpg, DSCF1625.JPG, DSCF1626.JPG, DSCF1631.JPG, DSCN1177.JPG, DSCN1179.JPG, DSCN1183.JPG ve P1000835.JPG isimli resim dosyaları içerisinde; yer ve zamanı belli olmayan bir toplumsal gösteri yürüyüşü ile şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsın mezuniyet töreninde çekilmiş fotoğrafların olduğu,

“ati sermaye ve bilgi.ppt” isimli Power Point dosyası içerisinde; şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsa ait Ati Teknoloji isimli firmanın faaliyetleri ile ilgili hazırlanan 78 sayfalık sunum olduğu,

07 NOLU CD içerisinde; 

-Neriman Aydın tarafından 10.01.2007 tarihinde ismail / adana isimli şahsa gönderilen e postada; “…Büyüğümüz bir müthiş Türk olup, bize 4.5 yıldır Önderlik yapmaktadır. Türk Mİlletinin oylarıyla Türkiye Büyük Milleti Meclisi hükümetlerine kavuşanların 10 kasım 1938 saat 9:06 dan beri hiristiyan ve yahudi emheryalist düşmanlarımızla işbirliği yaparak TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNE TÜRK MİLLETİNE MUSTAFA KEMAL ATATÜRK'E TÜRKİYE'YE  TÜRK ORDUSUNA TÜRK BAYRAĞINA ihanet edenleri ve arkalarındaki düşmanlarımız israili amerikayı ingiltereyi ve avrupa birliği ülkelerinin üzerimizdeki işgal emellerini durdurmak ve Devletimizin iradesine sadece Mustafa Kemal Atatürk'ten  ve Türk milletinden emir alan Türk Milletinin evlatlarını hakim kılmak için  büyük bir mücadelinin öncüsüdür Büyüğümüz. 

Ne MİT'in ne Ordunun ne CIA nın ne Mossad'ın ne MI5 in ne alman istihbaratının adamı değildir, mason değildir. Hiç bir siyasi teşkilatın derneğin vakfın sivil toplum kuruluşlarının üyesi değildir.  Türk Milletine mensuptur M Kemal Atatürk'ten emir almaktadır.  İlahi manada emirleri Yüce Allah'tan ve sevgili Peygamberimiz Hz Muhammed'ten  almaktadır…Davamız Türkiye Cumhuriyetini kaybetmemek davasıdır... ihaneti cezalandırmak davasıdır...” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 24.01.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli şahsa gönderilen e postada;  “Harbiyeli ,Bir ermeninin (Hrant Dink) hangi emeller için neden ve kimler tarafından  vurulduğunu elbette tahmin edecek ferasettedir Türk Milletinin evlatları... Türk'ten boşalacak o zehirli kanın yerini dolduracak temiz kan Ermeninin ermenistan ile kuracağı asil damarında mevcuttur." 13 Şubat 2004 Hrant Dink Hoşgidişler ola Mustafa Kemal Paşa. Hrant Dink

Katil Devlet.... Hrant Dinkin ardından  PKK 

Şimdi kanları daha mı temiz oldu Sera Dink  22 Ocak 2007

Devlet taşlarının altını temizlesin, onu öldürerek kurtulamaz Rakel Dink 22 ocak 2007

PKK ve DHKP/C : Hepimiz Hrantız, hepimiz Ermeniyiz 22- 24 Ocak 2007 

Dink milli kuvvetlendendi Emin Gürses 23 Ocak 2007”  şeklinde ifadelerin geçtiği,

-Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşalar  alt rütbedeki  Atatürk neferi subaylar tarafından saf dışı bırakılırsa emperyalist halim ne olur diye tereddüt ettiğinden Türkiye'ye vurmayı geciktirmişlerdir... Yoksa Türk Milletini sindirmeyi çoktan başarmışlardır... hem de Atatürk'e sövdürerek…İstanbul'dan misafirlerimiz vardı, Şifre Çözüldü Kitabının yazarı Ali Özoğlu Bey...  Sabahladık... ama ne sohbet Teyzesi... 10 gün öncede Kemal Amcan Karadeniz de özel bir TV kanalında 1 saat konuştu, yalnız o konuştuktan sonra programı yayından kaldırdılar, bütün Karadeniz ayakta...” eklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta; ““Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. Onun içindir ki, ulusal yayın kuruluşlarında şimdilik program yapmasını milletimizin geleceği için sakıncalı görmekteyiz benim Sevgili kardeşim.. Türk Milletini bu güzellikten yoksun bırakmamaktır  tüm emelimiz, amacımız . Onun içindir ki  bugünlerde bir tv programı kendisine  sizin de bizim de engel olamayacağımız zararlar verebilir. Ama aynı düşüncenin neferleri olarak sizler, Büyüğümüzün yerine ortak tespit ve düşüncelerimizi tv programlarına katılarak milletimize duyurabilme fırsatlarınız olursa bunlar milletimizin geleceğini emin ellerde gördüğümüzün işaretleri olacaktır…Biz sizin de tv yayınlarına çıkmanızı  sakıncalı görmekteyiz…Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir…Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok… yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır…  ” ifadelerini bulunduğu,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 20.02.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır… Türk Yurdu içerisinde, oluşturulmak istenen "etnik ekalliyet" kümeleri, büyük bir ihanetin pençesindedir ve Sevr Antlaşması'nın önümüzdeki günlerde önümüze konulması ile, büyük bir oyunun parçaları olmaktan geri kalamayacaklardır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını  dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”  şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi, Büyüğümüzle görüştüm pazar günü müsait sizlerle görüşecek, aklınıza takılan, sizi rahatsız eden tespitleriniz, sorularınız varsa yazmayı unutmayınız...Bilgilenmek istediğiniz her konuyu da ayrıca not ederseniz, sizler için hepimiz için çok daha faydalı olacaktır…biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla  hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..Büyüğümüz Kemal Aydın bey adına teyzeniz olarak  sevgilerimizi gönderiyoruz ...  ” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 06.03.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzeciğim, Cuma günü ile ilgili olarak sizin ve Büyüğümüzün ve Selda‘ nın isimlerini yazdırdım. Sizleri Atamızın mezun olduğu Harbiye de görmekten, sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum. ” şeklinde beyanların yer aldığı,

19 nolu Cd içinde; DSCF1597.JPG, DSCF1631.JPG, DSCF1681.JPG ve PICT0056.JPG isimli  resim dosyaları içerisinde şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin mezuniyet töreninde çekilen fotoğraflarının bulunduğu saptanmıştır.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:6804’de kayıtlı 06.01.2008 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede; Görüşmenin başında Neriman AYDIN askeri öğrenci olan Emre isimli şahsın Disiplin Kuruluna çıkacağını, onun için savunma hazırladığından bahsettikten sonra NERİMAN AYDIN’ın “…bu tarafta binler yüzlerce çocuk var ve Kemal abini dinlemek için sırada bekliyolar bir dakika bırakmıyolarki o Harbiyeli çocuklar yani yeni çocuklar” dediği, 

Tape No:6835’de kayıtlı 20.03.2008 Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede; D.ALİ ÖZOĞLU’nun “Noyan falan döndü mü abla” dediği, N.AYDIN’ın “Noyan Eğirdir de amcası Özel Kuvvet” “Amcası çok selamları var dünde Mehmet Ali Çelebi nin var selamı” “Noyan da Özel Kuvvet seçmelerin de bunu epeyce bir sıkıştırmışlar aradı bizi Pazar günü valla diyor dayandım Kemal amcana” dediği, D.ALİ ÖZOĞLU’nun “İyi çok iyi yok o çocuk güzel şeyler yapacak” dediği, N.AYDIN’ın “İnşallah sayende amcaları valla sayende hep sen onlara idol oldun örnek oldun gıptayla seni izliyorlar” dediği,

Tape no: 6838 de kayıtlı 20.3.2008 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmesinde; Neriman’nın “Siz dediniz biz boynumuz kıldan incedir, Siz durursan dururken başka yerden de avukat bulacak halimiz yoktur böyle birşey zaten abin diyordu ki kardeşlerim birini bize işaret etseler di vekaletlerimiz onlarda bulunsa hani herhangi birşey olur" dediği Durmuş Ali'nin “Bir yandan da şey sıkıştırıyor en üstteki sıkıştırıyor” dediği Neriman’nın  “Evet durması gerekiyor” dediği Durmuş Ali'nin   “Yani bütün ihalelerde bana kaldığı için”,  “İşte ajans orası baya bir zor duruma düştü bu sıralar”, “Yani onu biraz kalkındırmaya çalışıyoruz”, “Çünkü ajans elimiz ayağımız bizim” dediği Neriman’nın  “Şu Fenerbahçe menerbahçe azıcık birşey vermiyor mu”, “Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihalelerinden paraları götürdüler” dediği  Durmuş Ali'nin “Ablacım malesef vermezler” dediği  Neriman'nın  “Sıcak mısınız soğuk musunuz” dediği, Durmuş Ali'nin  “Islak ve soğuk” dediği  Neriman'nın  “İnşallah ben de o güne kadar 200 lira ... abini abine dedim ki yani 200 lira adama 1 Trilyon borcu var öbürü sen şu hocaya söyle dedim adam gibi çalışsın ürünleri üretsin çabuk ay ay nasıl gülüyor diyor ki doğru söyle parayı ihtiyacımız var dedim Allah ım yarabbim Ajans ihtiyacı var herkesin yayın evi battı yetişin” dediği,

Tape no:6851’de kayıtlı 9.4.2008 günü Durmuş ali özoğlu ile yaptığı görüşmesinde; Neriman’nın “Bizi satıyorsunuz derler buna onun ayaklarından öpüyoruz kurban oluruz ona Allah onu bu memlekete baş etsin bu devlete”, ” Çok ediyşor inşallah bir ilaç milaç işte tedavi uygularlarsa durdururuz seni sorup  duruyor tabi orda çarşaflı hanımlar sağlık hizmeti almaya gelmişler  Hacettepeye  bunlar ne dedi annem  bunlar Atatürke başkaldıranlar dedim anne dedim yakında BUNLARI KESECEĞİZ DEDİM ”,  ” Çelebi çok önemli bir bilgi verdi onu kaleme alacağım ama alıyorum bir iki sayfa tutacak ablası kahramanım ona sana gönderdiğimiz en son Harbiye ile ilgili şeye ekleyeceğiz ama çok dehşet bir şey rezalet yani rezalet yani ne sen duy nede ben söyleyim rezalet bir şey belkide biliyorsunuzdur” dediği  Durmuş Ali'nin   “Şimdi elindeki ürünler kaç ürün var abla  " dediği  Neriman'nın  “Ablası çok  slayt gönderdi bana o slaytı sana vereceğim Flaş Diske almış onu sana gönderebilinim verdikleride var geleceksen elden vereyim  nasıl istersen birde onlar ile birlikte sana birde bu işi abin söyleyecek işte bunu hazırlayalım dedik yazım olarak bir yol çizelim  dedik nasıl olursa nasıl olacak bunda  kimi  bulundurmamız  lazım Ercümentin  yanında siz  Devlet olarak yani" dediği  Durmuş Ali'nin “Yani şu aşamada onun yanında birini bulundurmak çok  riskli" dediği Neriman'nın  “Kablama Kablama  gibi değil yani Volkan KABLAMA  gibi değilde" dediği Durmuş Ali'nin “Değil değil bunu geldiğimizde daha  detaylı konuşalım telefonda şey  değil”, “Çocuklardan ne haber ablam iyilermi” dediği  Neriman'nın “çocuklar iyiler hafta sonu Noyan aradı" dediği Durmuş Ali'nin “Ne yapmışlar" dediği,  Neriman'nın  “öbür bizim  bir Teğmen vardı o da kazanamamış Eren”, O Deha Paşa ile onun şeyi vardı iritibatı var Reha Paşa aynı zamanda hemşerisi Trabzonlu”, “Çok da çalışmış dedim olsun gene çalışmasına devam etsin Noyana sende o da ikiniz de Noyan biliyormu sonucu bilmiyormu bilmiyorum hiç”, “Bende söylemedim hiç bir şey o Ereni sordum teyze kazanamadı dedi olsun  çalışmaya devam etsin  dedim ben Çelebide çalışıyor  amcası o çok  çalışıyor Çelebi bir şey söylemedi bende söylemedim”, “dediği  Durmuş Ali'nin   “Yanlış anlamayın hemen ev değiştireceğiz pozisyon değiştireceğiz” dediği, 

Tape no:6853’de kayıtlı 14.4.2008 günü Durmuş ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmesinde; Neriman'nın “Çelebi komutan vardı diyoki Neriman teyze kötü şeyler oluyo harbiyede niye oğlum kötü şey oldumu Neriman teyze iyi şey demek bizim için diyo” dediği  Durmuş Ali'nin  ”Ne olmuş ne olmuş” dediği  Neriman'nın “Ne oldu diyo komutanlar diyo baş bu paşa habire ba harbiyeye baskın yapıyo diyo yalnız ortalıkta öğrencileri kaçırıyomuş komutanlar birini görürde bişey sorar diye valla paşa girer biyerden bu öğrencileri bulur çıkarır dedim bilemem artık” dediği, Durmuş Ali'nin  “Sanki onların gittiği yeri o bilmiyor” dediği  Neriman'nın “Bilmiyolar sanki dedim öyle biraz güldük senin kulaklarını çınlattık” dediği,  Durmuş Ali'nin “Bide yani kardeşinin üstüne yıktıkları işler” dediği 

Tape no:6843’de kayıtlı 26.3.2008 günü Durmuş ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmesinde; Neriman'nın  “Ankara da da çok koşturuyorlar yargıtay falan herkes” dediği  Durmuş Ali'nin “Hı herkes koşturuyor abla ya İstanbul da da çok koşturuyorlarmış”, “Ergenekon mergenekon diye” dediği, Neriman'nın “Öyle mi ergenekon onları çarpsın” dediği, Durmuş Ali'nin “Yav hükümeti yiyecek bu fos hikaye ya” dediği Neriman'nın  “Eyvallah aynen öyle canım benim ne var ne yok yakında mısın uzakta mısın” dediği  Durmuş Ali'nin “Yani şeyin durumuna bağlı işte bir numaranın durumuna bağlı” dediği, Neriman'nın “Sonra derler ki şey neydi o asena operasyonu” dediği  Durmuş Ali'nin “Aman abla onların gücü yetmez öyle şeylere aklı da yetmez”, “Aytekin ne yapıyor Aytekin den ses soluk yok” dediği,  Neriman'nın “Evet Alman bankacılığı ve Alman mali sistemini inşallah kurmak istiyoruz burda da”, “Onlarla ilgili çalışmalarını sonuna getirdi çok özür diliyor senden çok sevgileri var orada diğer faaliyetlerine devam ediyor herkesi alt üst ediyor yani haberin olsun” dediği,

Tape No:6867’de kayıtlı 30.04.2008 Neriman AYDIN’ın Durmuş Ali ÖZOĞLU’na gönderdiği mailde; “Ablası, Mustafa Kemal askerleri Ali Kardeşim , Hatice Kardeşim kurban olurum sizi Yaradan Yüce Allah a.. yolunuza canlarımız fedadır... TRT 4 Ankara Radyosunda Onsekizden yirmiye programını sunan GÖKSEL HANIM SİTE İLE İLGİLİ teşekkürlerini ve selamlarını iletiyor sizlere.. "Duygularımıza düşüncelerimize yapmak istediklerimize tercüman oluyorsunuz.. Emeği geçen herkese ALİ ÖZOĞLU BEYE HATİCE HANIMA VE DİĞER ARKADAŞLARINIZA SONSUZ TEŞEKKÜRLER GÖNDERİYORUZ .. Bu iş daha fazla uzamasın artık...TÜRK MİLLETİNİN SABRI KALMAMIŞTIR.... Canımız Türk Silahlı Kuvvetleri için hazırdır. Ordumuzun arkasındayız. Biz Devletimizi yabanda bulmadık. Mustafa Kemal in Devletine sahip çıkması için dua ediyoruz ve destekliyoruz. AMA BU KEZ ÇOK CAN YANSIN, ÇÜNKÜ CANIMIZI ÇOK YAKTILAR"dedi... ve çokça selamlarını ilettiler...  TRT Ankara Radyosunda her çalışanın haberdar edildiğini söylediler... ve ısrarlı takipçilerimiz olduklarını  söylediler...” yazdığı, 

Tape Kayıt No:6694, 03.01.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin “Ali (Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nu kastederek) amcada zaten koymuş oraya yazısını” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Nefis bir yazı koydu değimli Gizli savaşın şehitleri diye resmen açıkladı çok hoş olmuş onu Türk subayları siz genç subaylar heryerde kullanabilirsiniz teyzeciğim” dediği,

Tape Kayıt No:6696 ve 6697, 06.01.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin attığı mesajlarda; “NERIMAN TEYZE MERHABA EMRENIN YARIN DISIPLIN KURULU VAR BIR HAZIRLIK YAPACAK MIYIZ” yazdığı,

Tape Kayıt No:6698, 06.01.2008 günü Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; Neriman AYDN’ ın “Teğmen le berabermisin” dediği Kemal AYDIN’ ın aramadığını belirttiği Neriman AYDIN’ ın “Bana şeyattı mesaj attı yarın Emrenin şeyi var disiplin kurulu var Neriman teyze nasıl bir hazırlık yapalım diye bende dedim berabersiniz gelinde yazıp vereyim eline” dediği,

Tape Kayıt No:6699, 06.01.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede özetle; Neriman AYDIN’ ın “Kemal amcanla buluşuyormusunuz ne yapıyorsunuz, birşey hazırlayalım Emre için, akşama bir biryere gideceğiz onla altıdan sonra yediden sonra” Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin Kemal AYDIN’ ı daha aramadığını belirtmesi üzerine Neriman AYDIN’ ın “Kemal amcan o herzamanki yerinde hemen beraberce gelin” dediği,

Tape Kayıt No:6670, 06.01.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede özetle; Neriman AYDIN’ ın “Emre nin sonucunu bekliyoruz” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin “Dört buçuk gibi girdiler Alay komutanıyla alay disiplin kurulu, alay komutanı bazı sorular sormuş işte, Niye böyle bir hareket yaptın, hareketin yanlış değilmi filan demiş” dediği Neriman AYDIN’ ın “Yazılanlara riayet ettimi yani hazırladığımıza riayet etseydi” dediği Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin riayet ettiğini belirttiği, daha sonra telefonu Kemal AYDIN’ ın aldığı ve Mehmet Ali ÇELEBİ’ ye Emre’ nin soruşturmasıyla ilgili olarak “Emre nin yaptıklarıyla Emre nin davranışıyla harbiye şimdi anlamlı oldu, gerçek harbiye oldu” dediği,


Tape Kayıt No:6702 ve 6703, 14.01.2008 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU’ na attığı mesajda “ABLASİ SANA E POSTA ATTİM AMA CEVAP GELMEDİ. KURTCULUK YAPANLAR BU AKSAM KOLN DE BUYUK KATİLİMLİ BİR TOPLANTİ YAPİYORLAR. AYTEKİN KATİLACAK EMİRLERİNİ BE KLİYOR.DEMİN SANA SÖYLEMEYİ UNUTTUM. MÜSAİTSEN BU KONUYA DAİR EMİRLERİNİ ALALİM .SEVGİ VE DUALARİMİZLA” yazdığı,


Tape Kayıt No:6704, 14.01.2008 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Tape Kayıt No:6702 ve6703 de bahsedilen konuyla alakalı olarak yaptığı görüşmede özetle; Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Bu Aytekinle ilgili, mailimi henüz okudum, onunla ilgili şuan yani ne diyeceğimi bilemiyorum Aytekin in tam olarak ne istediğini de şey yapamadım” dediği  Neriman AYDIN’ ın “abin sadece arşivlik görevini yap o tür toplantılarda zaten amaç belli olduğu için dedi size saldırabilirlerde dedi, Görüntü alacaklar kayıt tutacaklar, sadece yerinde ve zamanında belki belki bir soru sorabilirsen dedi akılları karışsın o kadar fazla dedi üstüne gitme bende böyle yazdım ona” dediği Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Sadece o görüntü alabiliyorsa görüntü alsın, ordan not alıyorlarsa orda dağıtılan birşey varsa onları yollarsa” dediği,

Tape Kayıt No:6705, 15.01.2008 günü Ali S.’a attığı mesajda “CUMA GÜNU BERLİN EYALET PARLAMENTOSUNDA KÜRTÇÜLÜK YAPANLAR ALMAN DOSTLARİYLA BİR TOPLANTİ YAPACAKLAR. BU TOPLANTİNİN İZLENMESİ VE KONUSULANLARİN TÜRKÇE METNİ VE GÖRÜNTÜLERİNE MUTLAKA ULASMAMİZ GEREKİYOR. YARDİMİN GEREK KARDESİM. ÜSEVGİLERİMLE NERİMAN AYDİN” yazdığı,

Tape no:6551’de kayıtlı 19.01.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede özetle: Mehmet Ali’nin “Tamam ben EMREDEN belgeleri aldım Neriman teyze” “Ee komtanın cevabını kendi savunmasını” “Bursa NUTKUNU filan” “O hazır onu ben sizede verecem yani yarin veririm uygun olursam”dediği, Neriman’ın “Tamam bende onları arz edecem tamam tamam” dediği,
 

Tape Kayıt No:6711, 19.01.2008 günü Nuriye K. (Avrasya TV de program yapımcısı) ile yaptığı görüşmede özetle; Nuriye K.’ nun “bu hafta Erol MANİSALI gelemiyor o sanıyorum önümüzdeki hafta gelecek, bu haftada ben Sabih beyle konuştum KANADOĞLUyla çarşamba günü bir aksilik olmazsa o geliyor, bu azınlık vakıfları ile ilgili yasa tasarısı, bu 301.maddeyi konuşuruz ondan sonra bunların işte Anayasada mevcut yapmayı düşündükleri şeyleri soracağız veya bir çerçeve oturttururuz onu bi söyleyim sana dedim” dediği, Neriman AYDIN’ ın “tamam bende abinle konuşuyorum, neler konuşmanız gerektiği üzerinde, o önemli Sabih bey önemli” dediği,

Tape Kayıt No:6721, 26.01.2008 günü Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal AYDIN’ ın ne yaptığını sorduğu Neriman AYDIN’ ın “İki tane Teğmen var Öznur hanım (Noyan ÇALIKUŞU’ nun annesi) var” dediği Kemal AYDIN’ ın “Şimdi büyük büyük adamın Noyanla ilgili söylediklerini ona söyle” dediği Neriman AYDIN’ ın “Söyledim dün konuştuk biz Teğmenle” dediği,

Tape Kayıt No:6724, 29.01.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede özetle; Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin “raporlara devam ediyoruzda” dediği Neriman AYDIN’ ın “Ne raporu” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin “Hani istediniz ya” dediği Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin “bizim kurmaylardan birisi Neriman teyze, şimdi bir çocuğa Türk milliyetçiliğiyle ilgili makale vermişler, yazmış bu ondan sonra verdiği cevap Kurmay Yüzbaşı, Yazdığın makale çok sert Türk milliyetçiliği yoktur Atatürk Milliyetçiliği vardır sen Türk Milliyetçiliği var dersen birileride Kürt milliyetçiliği var der” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Aynen bunu yazıyorsunuz bunu aynen istiyorum” dediği Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin olayı garip olarak yorumladığı Neriman AYDIN’ ın “Gariplik bir tarafa ihanet” dediği konuşmanın devamında bu konuyu eleştirdikleri daha sonra Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin “İlker BAŞBUĞ konuşurken hani eğitim öğretim yılı açılış konuşması yaparken BİR TANE TAKIM KOMUTANI yorum yapmış sürekli bizim amerikada böyle olmaz ya şöyle oluyor filan demiş” dediği Neriman AYDIN’ ın “Tamam bunuda istiyorum biz isim vermeden yazarız” dediği Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin “yani isimleri de var eğer çok isterseler de veririz” dediği Nerimen AYDIN’ ın “verebiliriz de Ali (Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nu kastettiği) amcana da sorayım biz yazarız o kendisi iptal ederse eder” dediği,

Tape Kayıt No:6725, 31.01.2008 günü Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede özetle; Noyan ÇALIKUŞU’ nun “Ali (Durmuş Ali ÖZOĞLU) amca gelecek mi acaba yakında, ona göre planımız vardı da arkadaşlarla” dediği,


Tape Kayıt No:6729, 13.02.2008 Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal AYDIN’ ın “bi dergiye çok güzel bir yazı yazmış sana unuttu söylemeyi Mehmet Ali komutan ama ne ifadeler kullanmış bana giderken arabada anlattı bacı ne eğitim almış sen ... işte demişlerki bir makale yazın demişler Silahlı Kuvvetlerin bir dergisinde de yayınlanacakmış bütün komutanlar dumura uğradılar tabi çocuğa teşekkür edenin biri bi paraymış” dediği,

Tape Kayıt No:6730, 20.02.2008 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; Neriman AYDIN’ ın “Ercüment (OVALI) hocayı 10 gün önce Trabzon MİT görevlisi aramış, ondan sonra kendileriyle 3 - 4 saat görüşmüşler daha sonrada dünde onun kendisini davet etmişler, iki kişi, Trabzon bölge sorumlusuymuş isimlerini verecekler, Hocaya sadece ve sadece abimle ilgili çok ilginç ve dehşet sorular sormuşlar işte Kemal bey bu gücünü nerden alıyor kime güveniyor Kemal bey bu kadar çevreyi nerden edindi nasıl edindi vesair böyle dehşet sorular onları şimdi kaleme alıyorki bana göndersin bende sana göndereyim eee ben çekindim korktum şöyle korku korku derken endişem şuydu abi Ercüment hocaya birşey yaparlar endişem ee sana aktaralım, belli ki sana ulaşmak istiyorlar yada hocayı bloke edecekler veya ona zarar vermek istiyorlar artık ikinizde var işin içinde ee böyle iğrenç birşey olmuş yani düşman faaliyette” dediği,

Tape No:6733’ de kayıtlı 07.03.2008 günü Neriman AYDIN’ın Siyami YALÇIN ile yaptığı görüşmede özetle; S.YALÇIN’ın “Şimdi bugün bu Erzurum’da bir ihale oldu bu komple İç Tedarik Bölge Başkanlığının kömür ihalesi oldu yav bizim bu milliyetçi şeyden bu insanlardan nedir çektiğimiz gardaşım geldiler yine bu Şırnaklı PKK lılar manyak manyak fiyatlar attılar ve bu ihalenin birçok kısmını aldı ve gittiler” “Nedir bu PKK lılardan çektiğimiz yav bi birşeyler edin” dediği, Neriman’ın “Hani orda Ahmet Yarbayla Ahmet Yarbayla konuşmuyormusunuz siz görüşüyorsunuz” dediği, S.YALÇIN’ın “Yav ablam görüşüyoruz da Ahmet abimin burada bunlara yapacak çok fazla bir şeysi yok aha şuanda artık” dediği, Neriman’ın “Niye Kolordunun istihbarat subayı değil mi?” dediği, S.YALÇIN’ın “Yav ablam istihbarat subayı ne yapacak buna istihbarat subayı dediğin insan içerdeki kendi işleriyle uğraşan habire yazıp çizen garip bi görevle bunlar bunlar bu işlerin altından çıkamıyorlar bunlar yapamıyorlar edemiyorlar baş edemiyorlar güçleri yetmiyor” dediği, Aynı görüşmenin devamında Neriman’ın “Siyami isimlerini biliyor musun alan firmaları bana” dediği, S.YALÇIN’ın “Elbetteki ablam yarın bana bir faks numarası verirsen ben bu firmaların hakkında sana gerekli detaylı bilgide veririm bu heriflerin Şırnak’ta ne bok halt karıştıklarını da siz oradan baksanız sizde gerekli bilgileri toplarsınız bunu bir dünya biliyor” “Ben şimdi senin ziraat mailine yarın bu konuyla ilgili döküman yapacağım” “Göndereceğim buna müdahale edebilecek bir şey bu Türk Silahlı Kuvvetlerinin elindeki bir şey iptal ettim der ihaleyi olay bitti”..”Artı bak mesela ablam Van’da adam aslı kürt ama bu millete faydalı olan bi insan, Ablacığım bu insan 213.000 lira rakam attı ve valla Erzurum arasında da 400 - 500  km yol farkı var nakliye farkı var” “Bugün o adamı tehdit etmiş almamışlar ihaleye sokturmamışlar” “Bunun ismini de yazacağım firmalarını da yazacağım yanlız ablam bu bak bu o kadar şey basit bir şey değil ve 4 - 5 trilyon liralık bir iş artı yav buna bir dur deyin ya bi bir şey pazartesi günü” dediği, Neriman’ın “Ama ihaleye giren ama ihaleye giren firmalar hakkında bilgi almak zorunda çünkü orası Türk Silahlı Kuvvetlerinin bir Kolordusu” “Olsun ama giren firmalar hakkında bilgi almak zorunda Türkiye bir şavaş yaşıyor bu insanlarlan yani savaşan insana mı veriyorsun Türke mi veriyorsun dosta mı veriyon düşmana mı veriyon bunu bilmek zorundalar” dediği, 

Tape No:6734’ de kayıtlı 14.03.2008 günü Siyami YALÇIN ile yaptığı görüşmede özetle; S.YALÇIN’ın “...abla hiç şeyden bizim işimizden bir gelişme felan birşey var mı ablam?” dediği, Neriman’ın “Üzerinde çalışıyorlar henüz bana sonucunu bildirmediler” dediği, S.YALÇIN’ın “Ablacığım bi şöyle bir buçuk desen çok memnun olurum” dediği, Neriman’ın “Ben yine hatırlatırım ama hatırlatmaya gerek yok Siyami çünkü bu devlet yani devlet”… “Tabiî ki tabiî ki onun için çok üzerinde duruyorlar sana da teşekkür ediyorlar sanıyorum senide bilgilendirecekler yani arayacaklar bilgine müracaat edebilirler” dediği, 

Tape No:6737’de kayıtlı, 27.03.2008 günü günü Siyami YALÇIN ile yaptığı görüşmede; Siyami’nin “Bizim bu sana bahsettiğim işten ne bir haber çıktı ne he dediler ne yok dediler ne beni arayan var nede soran var” dediği, Neriman’ın “Seni arayan soran olacak. Sabır sabır göstereceksin…sabır göster o konuyla ilgili inceleme yapılıyor zaten. Emin ellerde yani öyle eften püften şeyde değil bu. Bak Kemal abin diyorki devleti yönetmek devlet demek şirket demek değildir.” dediği, Sİyami’nin “Ya mutlaka mutlaka bunun farkındayımda abla yani çok bayağı bi uzadı dedim hayırdır ne oluyor kimse şimdi incelemede dedin o zaman olaya çok daha farklı bir boyutta bakabiliyorum ben. Bi şey seslerde çıkmayınca dedimki hayırdır nedir nasıl oldu ne oluyor öyle bir dedimki senden bir bilgi alayım abla..” dediği, Neriman’ın “…o iş öyle basit bir iş değil. O işin boyutları geçmişe yönelik olarakta incelendiği için ee sen oraya çok ciddi şeyler yazdın çünkü.…altında adın var dolayısıyla devlet bu konu üzerinde çok duruyor.” dediği,


Tape No:6739’da kayıtlı, 03.04.2008 günü Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; Neriman’ın “Abi Noyan Noyan özel kuvveti kazanamadı. Dün Kahraman mesaj attı bana Noyan ın daha haberi yok.” dediği, Kemal’in “Eyvah olsun önemli değil yapabilecek ... ama ikinci hakta kazanır o akşam söylediler ben o akşam kardeşim söyleyince ben herşeyi anladım. Ne dedi Mehmet Ali herşeyi oturmuş dedi. Noyan oturmamış onlar ne arıyorlar onlar herşeyi oturmuş adam arıyorlar..” dediği,

Tape no:6616’da kayıtlı 04.04.2008 günü Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle: Neriman’ın “Abi şu  Devrimci Murat  kardeşimizle bi görüşsene  bizim  ajansa verebileceği iş falan olur mu” dediği, Kemal’in “Söylerim konuşurumda onların” dediği, Neriman’ın “Acil  durum acil durum biraz önce Kahraman la konuştuk  çok acil” dediği, Kemal’in “Anladım anladım” dediği,

Tape No: 6740 da kayıtlı, 04.04.2008 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede; Neriman AYDIN’ ın “Şimdi Trabzona giderken dedimki ona söyle senin senin dedim dosyanı mahkeme dosyanı sana kargoyla gönderen adamsa Ercümentin dosyalarınıda gönderir ve kendisini azletmesini ister” “Diyorki eminim o gücün var artık” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Aaa şüphesi varsa o şüpheyi giderelim isterse yani” “Maliye şey Başbakanlık müfettiş yollamış yine” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Yayınevine mi?” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Evet” “Ya işte kapatın gidin diyor” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Kimmiş o maliyeden ney neyin kasti mi geliyorlar” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Tabi tabi Ankaradan geldim diyor adam” dediği, Neriman AYDIN’ ın “bizim kızlar maliyede biliyorsun uzmanlarımız var Kürşat ve Aslı AYDIN yani baksınlar ilgilensinler bize bilgi versinler” “Niye borcumuz olduğundan mı?” “Hiç herkesin borcu var ayrıca biz alacaklı konumdayız bir sürü alacağımız var demi” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Bi devlet alacağımız var onlardan” “Bi vatan alacağımız var” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Ya dedimki şu adama söyle doktor denen Ovalıya ben emekli olayımda çalışayım onunla dedim paraya ihtiyacımız var bak Yayınevide batıyor bizde battık herkes battı para lazım” “Hiçbir işe yaramıyorlar ablası hiç” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Abla yaramaz bak şimdi ee önceki gün Ercüment OVALI yüzünden bir fırça yedim varya” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Şeye gitmişti ikinci başkan ikinci paşa Pıtsana gitti” “hocayla ilgili bilgi almaya onun neticesi mi?” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “O başka şeyler hoca hoca çok gevşek davranıyor” “Gördüğünde abim canım ölürüm Kemal abim için filan” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Abin biliyor bunları biliyormusun” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Gereksiz insanlarla diyaloğa girmiş hep ablacığım” “Yani bana sorulan tek bir soru vardı onu söyleyim hiç detayı hiç önemli değil” “Senin etrafındaki adamlar böyle mi olacak diye sordular bana” “Ben sadece özür dilerim dedim bitti” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Peki ne yapacağız kardeş ... kahraman nasıl bunu yola getireceğim ben” “ama milletimize çok lazım yaptığı iş devletimize çok lazım onun için bırakamıyorum diyor” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “yani alabildiğine güven yitirmiş vaziyette” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Yasakla dedim abime dediğin gibi dedimki abi onu iş dışında yasakla hiçbir şey konuşmasın” “O gün hafta başı aradı abini dediki İKİNCİ PAŞA SAYGUN SIRF BENİMLE İLGİLİ ... gidiyor onuda nerde öğrenmiş O AŞAĞILIK ŞEREFSİZ VARYA KAPLAMA VOLKAN KAPLAMA PAŞA ONU ARAMIŞ BİZİ ZİYARETE GELECEK SAYGUN PAŞA BU KONU İLE İLGİLİ NE ANLATABİLİRİM DİYE oda ona demişki sen burda iki sene bulundu bu şirkette ne anlatacağını bilmiyormusun Paşa madem Paşa oldun burdada bulundun şimdi ne anlatacağını bilmiyormusun benimle ve yaptığım iş ile ilgili yine tabi çenesini tutmamış ne anlattı bilmiyorum ama bunuda öyle öğrenmiş bu vesile ile öğrenmiş” “Yedik fırcayı yani o gün ortanca abide gelmiş geçen hafta anneme demişki Hoca diyorki Devlet verdiği sözü tutmadı 9 Hissemiz vardı almadı zor durumdayız Annem bilmediği için Anneme deseydin ki Anne söz verdikleri 9 Hisseyi anında satmadılar mı o sattıkları ve aldıkları para onları kurtardı mı niçin Devleti beklemediler Devlet eylem yapsın icraat yapsın adam gibi olduğu yerde bir duramadı bir adam gibi durur insanlar değil mi” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Sen orda kıçının sıcak yerinde oh yumuşak koltuğunda otur sanada Devlet bütün imkanları versin Sen niye varsın ki adam gider Yurtdışından da birini getirir Hoca bulmak zor mu al bana bu çalışmayı yap der yani” “Ticaret mi yapıyoruz Devletimi yaşatıyoruz yani burda bir bu kavramı belirlemek lazım” “Devletin görevi Ercümenti Devlete faydalı hale getirmek o zaman bizde Yayınevine anahtarı vurup gidelim anasını bilmem ne yapıp diyip” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Bende bu Toplumsal dönüşümde memur olarak çalışmak istiyorum size CD mi yollayayım” “Hani en küçük bir katkımız olsun ne yapalım Ankarayı bırakırız artık 1 Numarayı ben gelirim yani karın tokluğuna falan çalışırız ne olacak yani” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Abla ilk günde kafayı yersin ya” dediği, Neriman AYDIN’ ın “İnşallah güzel günlerinide göreceğiz Yayın evimizin Toplumsal Haber Gazetemizin basıldığı günleri inşallah onlarıda göreceğiz” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Şeyi ayakta tutmamız için yani birde onun yüküde üstümde” “Ajansı yayınevini” dediği, Neriman AYDIN’ ın “İşte bu işi yola koysaydı tepe taslak gitmeseydi Hoca bütün şeylerini bastıracaktık bir iyi şey olacaktı yani Güzel olacaktı o İlaçlar” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Yani çok büyük paralar kazanır o işte” “Yani biz Paşaya bir sürü şeyler verdik Brifing verdik bu konu ile ilgili bir sürü mataryeller verdik bilmem neler verdik yani ne bileyim ya” “Bayandan bir haber var mı abla” dediği, Neriman AYDIN’ ın “Bayan aramadı amcası Haftasonları genelde arıyor Cumartesi Pazar şey iniyorlar herhalde Dağdan” “MUSTAFA KEMAL DEVLETİNİ YÖNETİRKEN BİR BALIK YERİZ DEĞİL Mİ” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “HERHALDE YANİ” “Salı günü şeyle ilgili yine Raporlar sunacağım Ajans ile ilgili” dediği, 

Tape No:6742’de kayıtlı, 16.04.2008 günü Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede; aralarında uzun bir müddet günlük konuşmalar yaptıktan sonra, Neriman’ın “Bende iyiyim teyzem çalışıyoz yazıyoz çiziyoz eseri yetiştirmeye çalışıyorum kahraman öyle emretti” dediği, Noyan’ın “E ben o şeye kırmızı beyaz setini aldım ben onu teyze. İsmet albay gelmişti geçen iki hafta önce falan. O işte ondan biraz kitap aldım.” dediği, Neriman’ın “Toplumsal haberden haberleri var şey toplumsal dönüşümden demekki. Ne güzel ne güzel Ali amcanın selamı var bugün ... dersteymiş. İnşallah sizlerde oralarda ders vereceksiniz.” Dediği ve bir süre Kahraman..? isimli bir şahıstan bahsetiği, yine bu çerçevede Neriman’ın Kahraman isimli şahsı kastederek “Hafta sonu burdaydılar görüşemedik ama haftaiçi gelecekler herhalde bu hafta inşallah görüşeceğiz dedim çocuklarda seni çok özledi genç kumandanlar  valla bende onları özledim diyor yine senden ders görecekler anlaşılan dedim sayelerinde bizde derslenmiş olacağız. Eğer dedi özel kuvvetle ilgili bir sonuç geldiyse üzülmesin çünkü o süreç devam eden bir süreç dedi. Yılgınlığa kapılmasın dedi. Üzülmüyorsunuz HERŞEYİ SİZDEN BEKLİYORUZ ONA GÖRE.” dediği, akabinde yine Neriman’ın “Valla teyzen size senin sen yazdın gittin kampa teyzen ne çekti o raporu yazana kadar bi görsen 22 sayfa. 22 sayfa aman başım ağrıdı 10 gün yattım hastalıktan. Dedim bir daha rapor yazmayacağım bunlar birşey getirmesinler bana Çelebiye dedim sakın bir şey söylemeyin daha istemiyorum şikayet mikayet. Ama diyor şey Neriman teyze bunları sana söylemek zorundayız yok söylemeyin baba dedim gidin başımdan. Olur mu Neriman teyze işte sen yazıyorsun biz getiriyoz ya. Getirmeyin dedim ya, ya kumandan dedim getirme ya hastalandım dedim üzüntüden ama çok güzel oldu tabi sizin verdiğiniz bilgilerle Neriman teyzenizin kaleminden çok şık birşey oldu tarihe. Sayenizde biz size minnet borçluyuz SİZLER BİLDİRDİNİZ BİZDE YERİNE BİLDİRDİK. Geleceğiniz güzel olsun bahtınız güzel olsun. Hem çok başarılı kumandanlar olun hem çok başarılı devlet adamları olun biz sizi öyle görmek istiyoruz HEMDE ÇOK MİLLETİNE YÖN VEREN REHBERLER ÖNDERLER OLUN inşallah.” dediği,

Tape No:6743’te kayıtlı, 26.04.2008 günü Mevlüt Ç. den aldığı mesajda; “Nerıman hanım biraz önce metin abi noyanla olumlu bir görüşme yapmı..” yazdığı,


Tape No:6744’te kayıtlı, 26.04.2008 günü Öznur Ç.’e attığı mesajda; “Öznur hanim, beni bagislayin, tegmenler evdeydiler. Onun icin size dönemedim.” yazdığı,

Tape No: 6746 de kayıtlı 29.04.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede; Neriman AYDIN’ın Kemal AYDIN ile birlikte olduğu, Neriman AYDIN’ın “iyi akşamlar teğmen bey” “.. lan oğlum niye dalaşıyorsunuz yazıların altında milletlen” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “Ya Neriman teyze orda gördünüz yani ben haksızmıyım şimdi orda” dediği, Neriman AYDIN’ın “Sonra Toplumsal Haber size fırça çekti ama” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “Çektide yani ben onu yapmam gerekiyordu adam yani garip garip konuşuyor birde ben nasıl Tolga ile aynı düşüncede olabilirim tamam saygı duyuyorum Toplumsal Haberede yani bu adam Nazım HİKMET i biliyoz mu bu adamın geçmişini dalaşmadığı kimse yokki” dediği, Neriman AYDIN’ın “Yok ben bak şimdi o bunu aslında telefonda değilde geldiğinde konuşacağız orda birbirinizi şey değilde tahrik değilde şey böyle amcan nasıl milleti eğitiyor birkaç cümle fazla değil tahrik etmeden” dediği, daha sonra telefonu Kemal AYDIN’ın aldığı ve öğütte bulunarak bazı şeylere tahammüllü olmasını, sabredenlerin kazanacağını söyleyerek “Size sövseler bile zamanı gelinceye kadar hiçbir şey söylemiyonuz sadece not alıyorsunuz” “Şimdi bu işler bu savaş savaşta tahammül gücü sabrı yüksek olanlar savaşı kazanır” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “Şimdi ben Mehmetciklerin yanından geliyorum Kemal amca” “Yurt sevgisi eğitiminden döndüm bırakmıyorlar” “İlle diyorlar Yaşar paşayı anlat diyorlar” “Dumur oldular birçok şeyi tezi açıkladım Kemal amca” “Vallahi süper oldu çocuklar sevindiler” “Emriniz var mı Kemal amca?” dediği, 

Tape No: 6747 de kayıtlı 07.05.2008 Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede; Mehmet Ali ÇELEBİNİN “…Noyanı soruyorsunuz herhalde” “neyle ilgili konuşacaksınız neriman teyze” dediği, Neriman AYDIN’ın “İşte bu çocukları sordunya akşam gece” “Evet o konu ..  daha fazla bana ayrıntı vermek zorundasınız İşini Esasını anlamak anlamalıyım ki yazabileyim yoksa yazamam” “Ben soracağım siz bana cevap vereceksiniz” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “bide bir konu daha var Neriman Teyze şimdi yani bu şeyler vardıya bize vermiştin Dövür Süleyman” “Diyorki bugün saat:08:30 da Senantanyumda  toplantı var katılmak istersen diyo e istediğin soruların cevabını bulabilirsin filan dedi” dediği, Neriman AYDIN’ın “gidebilecekmisin” “Hiç bir şey yapmayacaksın sadece haber verip izlemeye gideceksin sen sadece orda not tutacaksın başka birşey yapmayacaksın” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “normalda yasa dışı” dediği, Neriman AYDIN’ın “Öylemi ozaman orda katılan doktorlardan teğmenlerden biri yapsın yani arkadaşlarınızdan biri yapsın o işi katılsın” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “yapacak fazla adam yok ama ben bakıyım yinede” “Peki nelere dikkat etmen gerekecek ki seni istiyor oraya yani kendisi yazamıyormu bunu yada not alamıyormu yani ne görmeni istiyor senin orda” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “Bilinmez yani bilmiyorum yani orda herhangi bir baskın olsa mesala alıp götürseler birilerinin bilmesi lazım” dediği, Neriman AYDIN’ın “Yok siz akşam gelebilirseniz gelin ben bi ayrıntılı şu konuyu konuşalım” “Böyle gönderemem böyle size sormam gereken şeyler var” “evemi gelirsiniz yoksa” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “Siz bilirsiniz siz nerede istiyorsanız oraya gelirim” “Beşte Çıkıyorum burdan bakalım Noyanıda şeyi yapıyım neriman teyze” dediği, Neriman AYDIN’ın “Çünkü esası siz biliyorsunuz” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “birşeyler yazacağım ama ben oralara dair şeyler ha size sormam lazım teyzem” dediği,  

Tape No: 6748 de kayıtlı 11.05.2008 günü Abuzer T. ile yaptığı görüşmede; Abla bana 7nci kolorduda hersöz~ emir olan bir komutan lazim orda Çok bir hazine var adi kizilelma bana dönersen sevinirim önderime saygilar.” dediği, 

Tape No: 6749 de kayıtlı 12.05.2008 günü Abuzer T. ile yaptığı görüşmede; Abuzer T.’in “Benim sana yazdığım o mesaj orda çok üst seviyede ben sana böyle söyleyimki abla sen anlayasın benim bir petrol mühendisi bir arkadaşım var” “Onlar oranın her türlü ruhsatını almışlar işletme ruhsatını” “Diyarbakırda” diyerek teröristlerin mani olduğunu söylediği ve Askeri kesimden yardım olacak birini aradığını anlattığı ve “Her türlü işletme ruhsatı alınmış orda büyük omuzunda yıldız olan adam abilerimizden biliyonmu” “Eğer derlerseki tamam serbestsiniz burayı aç buranın getiriside ee işte bir yada iki milyar Frenklin” dediği, Neriman AYDIN’ın “Peki ruhsatı nerden aldılar ablası hangi merciler” dediği, Abuzer T.’in “Enerji ve Tabi Kaynaklar Bakanlığından “ dediği, Neriman AYDIN’ın “arkadaşın nereli” diye sorudğu, Abuzer T.’in “Erzincanlı” “Bunda herkes hakkını alacak biliyonmu abla yani hem devletimizin faydasına olur hem milletimizin faydasına olur” “Hemde bizim çıkarlarımıza ters düşmez” dediği,  

Tape No: 6750 de kayıtlı 12.05.2008 günü Abuzer T. ile yaptığı görüşmede; Abuzer T.’in “Şey diyeceğim abla bunu unutma bunu kimle konuşursan konuş tamammı bunun parası tamamiyle burda ödenecek yani Türkiyede olacak birşey bu” “Devlet şeyinde anladın” “Sen Mitsubishinin armasını biliyon abla” “Heh bu haberin olsun orda bir tane yani bi yüksek seviyede biri olursa ricacı olursanız aa ben kendimde gideceğim haberin olsun abla” dediği, Neriman AYDIN’ın “Tamam Ben bi bilgi alayımda sonra seninle konuşalım” dediği, 

Tape No: 6751’de kayıtlı 12.05.2008 günü Abuzer T. in çektiği mesajda; “Abla diyarbakir olayinda jandarmadan üst düzey lazim haberin olsun deger1milyar dolar sadece 24yada48saat yetiyor abla bunun üstüne düs ne olur saygilarimla.” Şeklinde mesaj olduğu, 

Tape Kayıt no:6637, 12.05.2008 günü Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle;Kemal AYDIN’ ın Durmuş Ali ÖZOĞLU ile konuştuktan sonra telefonu Neriman AYDIN’ a verdiği Neriman AYDIN’ ın “çocukların çok ciddi bir sorunu var harp okullarında, benim sana bişey dediğimde sen bana demiştin ki Emreyle ilgii abla dayanalıklılık şeyleri onlar, çok ucuz çok basit  sebeplerle çocukları özellikle tutkusu asker olmak, bunu atılan çocuklarda getirdiler dün  abin gardı mardı düştü  onları görüce bi ağlamadığı kaldı yani çocuklar 3 tanesi  dava ediyormuş bugün açtılar davalarını ama senin bu fiziken bizim sana anlatmamız lazım, tutkusu Mustafa Kemal e layık subay olmak ve bunu alenen söyleyen  çocukların çok basit nedenlerle eksiğe indirip eksinin eksisine indirip çocukları atmışlar hala atmaya devam ediyorlar” “Emrenin Yaşar komutanın bi tane Yaşar komutan var amcası  çok selamları var sana, Aman dehşet öbür ikisini geçtiler Teğmenleri, özellikle bir Yaşar komutan var ki tam bir numara gibi” dediği Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun “Hepsi birbirini geçmeli yani hepsi birbirini geçmeli yani  abla ben seni daha sonra arıyım mı” dediği,

Tape No: 6752 de kayıtlı 13.05.2008 günü Hatice BAHTİYAR ın çektiği mesajda; “Bu Çikacak olan Çok özel ve paha biçilmez bir eser bu burda kalacak ama|nce Çikarmak lazim adi kizilelma bilinen birsey degil askerden baska kimse birseyyapamaz” şeklinde mesaj olduğu, 

Tape No: 6753 de kayıtlı 13.05.2008 günü Hatice BAHTİYAR ın çektiği mesajda; “Eger isterisen burda petrol mühendisi bir arkadasim var aksam seni onunla konusturayim uzman o eger istersen aksam normal telefonu olan biryerden görüselim.” “Abla konusacagin insanin her sözü emir telaki etmeliki orda hiÇ birsorun ile karsilasmayalim eger bugün aksam iyi bir haber olursa hazirlik yapip gidecegiz” Şeklinde mesaj olduğu, 

Tape No: 6755 de kayıtlı 13.05.2008 günü Hatice BAHTİYAR ile yaptığı görüşmede; Hatice BAHTİYAR’ın Tamam şimdi bu insan 35 yaşlarında Adıyamanla bir tane evli barklı bir insan ben burda bir buçuk iki sene önce bi abimin yanında tanıdım…” diyerek bu şahsın önce petrol işi yaptığını sandıklarını ancak daha sonra konuştuklarında, çıkartılacak malzemeyle ilgili “dünyada işte 3 tane olduğunu bi tanesinin birilerini elinde olduğunu ve bi tanesinin de bu kazı yapacakları yerde olduğunu falan söyledi ondan sonra tuttu bana dedi ki işte abla bize yardım ederseniz bizde altında kalmayız falan dedi bende ona yakınlık olsun diye ulan oğlum bizim böyle işlerle işimiz olmaz meşru bişeyse bakalım ama meşru değilse dedim bilmiyorum dedim böyle bir konuşma geçti aramızda” “Ne yapayım konuşayım mı akşam” dediği, Neriman AYDIN ın “Akşam konuş sen onunla” “Ondan sonra da şeyle görüş bizimle” “Arasın sabit telefon istiyor bakayım nedir bi tam bir öğereneyim neymiş ne değilmiş devletimize ait bir hazineyse devletimizin el koyması tabi ki çok arzu ederiz öyle imkanlarımız varsa eğer” dediği, 

Tape No: 6756 de kayıtlı 13.05.2008 günü Abuzer T. ın çektiği mesajda; “Beni arkadasinla ararsan iyi olur. Diyorlarki madem ruhsatlari var, engel olmamasi lazim0312 4950445”  şeklinde mesaj olduğu, 

Tape No: 6757 de kayıtlı 13.05.2008 günü Abuzer T. ile yaptığı görüşmede; Neriman AYDIN’ın “… madem ruhsat var herşey var onu engelleyen ne olabilir” dediği, Abuzer T.’in “Herşey var ama engelleyen herşey var işte PKK engelliyor” dediği, Neriman AYDIN’ın “Peki bundan kimin haberi varda PKK nında haberi oluyor?” dediği, Abuzer T.’in  “Leyla ZANA nın” “DTP nin ya işte” dediği, Neriman AYDIN’ın “O çıkan dediğin bi parça bunların elinde mi?” dediği, Abuzer T.’in  “Hayır hiçbir şey yok bunların elinde ve bunlar” “ben yarın akşam istersen sana şeyle görüşelim normalden tamam mı abla” dediği, 

Tape No: 6758 de kayıtlı 28.05.2008 günü Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; Neriman AYDIN’ın “Beni Personel Daire Başkanı Ahmet BİLMEZ yanına çağırıyoda şimdi taksideyim acil gelsin demiş” “Bu niye çağırıyo korkudan mı”dediği, Kemal AYDIN’ın “Gitbakalım sen hiç birşey söyleme git yanına gel” dediği, Neriman AYDIN’ın “Ben şimdi zannediyorum bu yurt dışı .. şeyler var bişey biteklifte bulunacak bana ama” “… ünvanla ilgili bişey sorarsa” dediği, Kemal AYDIN’ın “Bana haksızlıkları giderin deyin yurtdışı teklifinede hayır de” dediği, Neriman AYDIN’ın “Hayır benim işler işim var bizim işimiz var” dediği,  

Tape No: 6759 da kayıtlı 28.05.2008 günü Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; Kemal AYDIN’ın “Olaki sana yazıyla yani yazmaklarla ilgili bişey sorar o bir emirdir” “O başkomutanın emridir” “Emrin gereğini yaparız” “Her zamanda yapmaya devam edecez” “o emirlerin gereğini hep yerine getireceğiz” “Burda ölüm olsa bile ölüm olsa bile” dediği, Neriman AYDIN’ın “Eyvallah tamam abi” dediği,  

Tape No:6760’da kayıtlı 28.05.2008 günü Neriman AYDIN’ın Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; Görüşmenin başında Hüsemettin isimli şahsın kendisine iş ile ilgili teklifte bulunduğunu, bu işi kabul ederse ara sıra Almanya’ya gitmesi gerektiğini, bu şekilde kendisine müdürlük teklif edildiğini anlattıktan sonra K.AYDIN’ın “Tamam sen kardeşimlede onlar bitsin  görüşler, KARDEŞİMLEDE KONUŞ” “DEVLET BİLSİN” “Devlet Görüşü onu onu BAŞKOMUTAN bilsin” dediği

Tape No:6761’de kayıtlı 01.06.2008 günü Neriman AYDIN’ın Zehra..?/Hamdi..? ile yaptığı görüşmede; Görüşmenin başında Hamdi..? isimli şahıs, Tarım Kredi’de işe girmesi konusunda konuştuktan sonra N.AYDIN’ın “…çok şükür iyiyiz Kemal abin var şeyden Trabzondan bizim kök hücrede mütiş hocamız varya  Ercüment OVALI hoca o var bide iki teğmenimiz var senin gibi gençler DEVLET DERSİ ALIYORLAR” “Nasılsa yakında GÜMBÜR GÜMBÜR GELİYORUZ biliyorsun” dediği, 

Tape No:6762’de kayıtlı 04.06.2008 Neriman AYDIN/Kemal AYDIN/X Şahıs’ın Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede; Görüşmenin başında Noyan ÇALIKUŞU Kemal AYDIN’a eski okul komutanı ile ilgili bazı duyumlar aldığını söylemesi üzerine Kemal AYDIN’ın bu konuda gerekli notları alarak Neriman AYDIN’a vermesini söylediği ve telefonu Neriman AYDIN’a verdiği, N.AYDIN’ın “Ben senden alacağım bu arada KAHRAMAN diyor ki anneme iyi bakın GÜZEL GÜNLER YAKLAŞTI ONA GÖRE DİYO vallahı ..... seni diyo” dediği, N.ÇALIKUŞU’nun “Ciddimi” “Ya çok sevindim şimdi varya” “Ya sağolun bunu duymak benim için çok büyük bir ....vallahi çok mutlu oldum şimdi” “İnşallanh o günleri de göreceğiz” “MİMARLARI SİZSİNİZ NERİMAN TEYZE BU İŞİN BAŞ MİMARI SİZLERSİNİZ” “Yanınızda nasiplendik nimetlendik bizde” “biz size minnettarız SİZİN İÇİN CANIMIZ FEDA OLSUN”  “Millet sizin gibi evlatları için bunla övünmeli yani söyleyecek kelime bulamıyorum inşallah bu günleri yaşadığımızda da büyük kutlamalar yapacağız” dediği,

Tape Kayıt No:6672, Kemal AYDIN/Neriman AYDIN’ın 06.06.2008 tarihinde Aydogan isimli şahısla yaptığı görüşmede özetle; Kemal AYDIN’ ın Aydoğan’ la hal hatır sohbeti yaptıktan sonra telefonu Neriman AYDIN’ a verdiği Neriman AYDIN’ ın “Talebimiz şu devletimizi yönetmek en büyügü bu degil mi bu O GÜNLERDE COK YAKIN TANKLAR HAZIR BURDAN SANA ŞEY OLSUN buda sana müjde” dediği,

Tape No:6764’de kayıtlı 06.06.2008 günü Neriman AYDIN’ın Aslı..? ile yaptığı görüşmede; görüşmenin başında karşılıklı hal hatır sorduktan sonra N.AYDIN’ın “He bizde ders çalışıyoruz” dediği, ASLI’nın “Babamlamı” dediği, N.AYDIN’ın “He Hazırlık yapıyoruz” dediği, ASLI’nın “Neye KUTSAL GÜNEMİ” dediği, N.AYDIN’ın “EVET KUSAL GÜNE” dediği, ASLI’nın “Nekadar Kaldı kutsal gününüze…” dediği, N.AYDIN’ın “HER SABAHA ÖYLE OLACAKMIŞ GİBİ BAŞLA” “İŞE GİDEMEYE BİLİRSİN O SABAH YANİ” “ESKİŞEHİR YOLUNU TANKLAR KAPATABİLİR” dediği, görüşmenin sonunda yanında Teğmenlerin olduğunu ve selamları olduğunu söylediği,

Tape No:6767’de kayıtlı 16.06.2008 günü Neriman AYDIN’ın Hikmet/X Şahıs ile yaptığı görüşmede; Görüşmenin başında Hikmet’in “Sultanda huzurundayım…” dediği ve telefonu Sultan diye hitap ettiği kişiye verdiği, bu şahsın bir maruzatı olduğunu ve konuyu Hikmet’in aktaracağını söylemesi üzerine, Hikmet’in,  Canan isimli bir kişinin Yeditepe Üniversitesi Hukuk Fakültesinde okuduğunu ancak bölüm değiştirmek istediğini ve Bedrettin DALAN ile görüşülürse bu işin olacağını anlatırken HİKMET’in “Bedrettin DALAN malum biliyorsunuz” “Bu işler yüzde elli yüzde elli Bedrettin DALAN ın elinde yüzde ellide olabilir yüzde ellide olmayabilir diyorlar” dediği, N.AYDIN’ın “Bence yüzde yüz Bedrettin DALAN ın elinde” dediği, HİKMET’in “Bizde aynı şekilde Askeriyle bir alakası Bedrettin DALAN ın .....” dediği, N.AYDIN’ın “YOK  ONA GEREK YOK ÇÜNKÜ KEMAL ABİN TANIYOR SİZ MERAK ETMEYİN” “Kemal Abin kendisini eskiden de tanıyordu ama şimdi ona” “…gerekirse başka yerlere emir verdiririz sultanımın içi rahat olsun” dediği,

Tape No:7229’ da kayıtlı 21.07.2008 günü Noyan ÇALIKUŞU/Yaşar TOZKOPARAN ile Neriman AYDIN arasında geçen görüşmede özetle; Neriman AYDIN’ın “Koşturuyorsunuz kolaylıklar diliyoruz teyzenle amcan seni çok üzdüler değil mi çok üzüldünüz” “Evet üzüldünüz biliyorum canım benim ama ne yapalım bu yollardan geçerken böyle iftiralar ve zulümler oluyor biliyorsun” “Onun için normal karşılıyoruz gerçi ben biraz sarsıldım ama üzülme oda geçecek inşallah” “Sadece uğradığımız zulüm ve iftira bizi sarstı öyle bir terör örgütü ile alakamız olmadığı için üzüldük onun için sarsıldık yoksa biliyorsun biz bu işlere hazırız zaten” “Vatan için devlet için Mustafa Kemal’ in neferleri olarak her zaman hazırız ama bu bizi çok üzdü olmayan bir örgütte olmayan bi görevler yüklediler ve ondan sizi yargılıyorlar” “Biz açmasak siz açarsınız dersiniz ki birisi bu hesabı sorsun değil mi” dediği, Yaşar TOZKOPARAN’ın “Soracaktır elbet” dediği, Neriman AYDIN’ın “Yani hiç bir şey yok teyzem bizi suçladıkları şey de inan anlatacam sizlere tabi amcanızda anlatacak yani çok eften püften şeylerle karşımıza geldiler yazık ettiler yani milletimizle dalga geçtiler yani yazık ettiler” dediği, Yaşar TOZKOPARAN’ın “Evet alçaklar” dediği, Neriman AYDIN’ın “Tuzağa düştüler başkasının hazırladığı senaryolar üzerinden yazık milletin evlatlarını böyle telef ettiler” “Eve de gelmeyin bak ha sakıncalısınız” dediği,

Tape No: 7426 da kayıtlı, 18.09.2008 günü saat:10.26’da Noyan ÇALIKUŞU’nun Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; Neriman AYDIN’ın “Teyzem haticeyle ben konuştum. Yusuf Yusuf beye ulaşmaya çalışacak. Tamam inşallah İstanbuldadır beraber olursunuz inşallah” dediği, Noyan’ın “Tamam Üniformalı mı gideyim Neriman teyze yoksa” dediği, Neriman’ın “Yok sivil git sivil git Fotoğrafının falan çekerler Allah korusun sivil git teyzem” dediği, Noyan’ın “Tamam peki ben ne konuşayım onlarla yani dostuz arkadaşız” dediği, Neriman’ın “tabiki aile dostuyuz yani bundan başka metin metin amcam vasıtasıyla tanıdığımız selçuğa seyehate geldiklerinde tanıdığımız dostlarımız aile dostu olduk sonra diğer arkadaşımı da ben amcamla tanıştırdım sık sık evlerine gideriz yatarız annesi annemdir neriman hanım teyzemdir yani bütün yaşananlar bunlar kemal bilge bir insandır biz kemal amca amca dediğimiz can insandır sadece biz…” dediği, Noyan’ın “SOHBETLERİ SOHBETLERİ FİLAN ŞEY EDER Mİ BÖYLE NE KONUŞURDUNUZ DER Mİ” dediği, Neriman’ın “Tabi bütün dünyayı konuşuruz danışırız bütün dünya hadiselerini. Öğretir deme Mustafa Kemali konuşuruz dünyayı konuşuruz dünyayı konuşuruz tamam. Öğretmek değil de hani konuşmak sohbet etmek soru sormak. Zaten bunlar gerçek olan bunlar başka bir şey değil o bilge bir insandır yani evet başka birşey de yok zaten biz kendilerinde kalırız onlar bizim evimizde kalırlar bunlar zaten yaşanan şeyler tamam mı harp okularıyla ilgili sana şey sorabiliriz biz harbiye öğrencisiydik onunla tanıştığımızda tabiki biz sorarız genç insanlarız yani ...” dediği, Noyan’ın “BEN ÖYLE FAZLA MUSTAFA KEMALİN ASKERİ FALANIZ DEMİYİM DEĞİL Mİ ALO..” dediği,

Tape No: 7427’de kayıtlı, 18.09.2008 günü Noyan ÇALIKUŞU’nun Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; Noyan’ın “kesiyorlar telefonları valla bilerek ya.. Tamam fazla Mustafa Kemalin askerleriyiz falan demiyeyim da.” dediği, Neriman’ın “Deme hayır hayır hayır gayet normal” dediği, Noyan’ın “Bir de ordu evinde benim şey vardı bir tane defterim vardı o sürekli not aldığım defter..” dediği, Neriman’ın “Onu götürme” dediği, Noyan’ın “Onu arama yaptılarsa arama yapıyorlarmış herhalde şuan.” dediği, Neriman’ın “Arama yapmazlar sen tanıksın sanık değilsin. başka sim kartın var mı bu sim kartını at de ki şunu kullanıyorum de…şimdi sen bu telefon simini çıkarıp atıyorsun öbürü öbürünü takıyorsun tamam bunu hemen yok et.” dediği,  Noyan’ın “tamam başkasına başkasına vereyim şuan tamam” dediği,

Tape no:7429’da kayıtlı 18.09.2008 günü Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle: Noyan’ın “Neriman teyze bu şimdi telefonlarla ilgili telefonun kayıtlarıyla ilgili falan çıkarsa ne yapayım ne diyim” dediği, Neriman’ın “Bunu mu kullanacaksın öbür sim kartını mı” “Hangi numaranı vereceksin” “SEN Bİ KAPAT SEN Bİ KAPAT BEN BAŞKA NUMARADAN ARAYIM SENİ” dediği,

Tape no:7430’da kayıtlı 18.09.2008 günü Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle:Neriman’ın “Bak şimdi ne yapacan biliyor musun o zaman teyzecim bu numarayı değil o numarayı vereceksin yeni hattı yani o numarayı kullanıyorum diyeceksin daha önce 505 kullandım attım bilmiyorum numaramı bunu bunu verirsen bunu verirsen burdaki konuşmaların tamamını dökecekler teyzem” “bu sim numarasını verme” “…BU SİMİNİ DE YOK ET” “Bu numaranı verme bu numaranda çok kayıtlı şey var şimdi” dediği, Noyan’ın “Doğru kayıtlı çok şey var yalnız bu telefon numarası da bizim şey aydı işte Eskişehirli var ya” dediği,

Tape No:7431’de kayıtlı 18.09.2008 günü Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede özetle: Neriman’ın “Bu telefonu ne yapıyorsan yap ama bu numarayı verme sakın” dediği, Noyan’ın “Yok yok tamam Neriman teyze tamam” dediği, Neriman’ın “Hadi teyzem çünkü bak seninle bu konuşmalarıma istinaden gelir beni de alırlar çünkü” “Bu bunlar bu telefonda kayıtlı şimdi gelir beni de alırlar” dediği, 

Tape No:7432’de kayıtlı, 18.09.2008 günü Noyan ÇALIKUŞU’nun Neriman AYDIN ile yaptığı görüşme de; Neriman’ın “…sen akıllı bir çocuksun yani yani dostluk dışında bir şey yok zaten teyzecim biliyorsun. Ayrıca da yüksek mahkemeye bizim şahitliğimiz var diyeceksin şahitlik talebimiz var. Yusuf beyin telefonunu aklında tut avukatımı istiyorum de tamam mı avukat gelmeden de konuşma sakın. SAVCILIKTA VER İFADENİ. İfadeni savcılıkta ver şeyde verme bak Yusuf bey sana ulaşmadan ifade verme” dediği, Noyan’ın “He tamam beraber olacaz beraber olmadan vermem tamam” dediği, Neriman’ın “Ama şu numaranı lütfen verme” dediği, Noyan’ın “Yok yok onu şimdi imha ederim birazdan” dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar

Şüpheli Kemal AYDIN Emniyet İfadesinde; Neriman AYDIN’nın kardeşi olduğunu, Kendisinin toplumsalhaber.com isimli kime ait olduğunu bilmediği sitede makaleleri olduğunu,

Şüpheli Kemal AYDIN Savcılık İfadesinde; Neriman Aydın'ı tanıdığını, Genelde sohbetlerinde ülke  meseleleri üzerine konuştuklarını, zaman zaman Genel Kurmay Başkanına Neriman ile ilgili mektuplar yazdığını,

Şüpheli Kemal AYDIN isimli şüphelinin Ankara ili Prof. Doktor Ahmet Taner KIŞLALI Mahallesi Konut Kent 2 D:29 Ümitköy Yenimahalle sayılı yerde bulunan ikamette yapılan ev aramasında el konulan Kahverengi deri kaplı 2008 Mesa Mesken ibareli ajandada yapılan incelemede;

“Sayın Genel Kurmay Başkanı Orgeneral Hilmi Özkök” ibaresi ile başlayan “Gaziosmanpaşa-Ankara” ibaresi ile çift nüshalı 6 sayfalık bilgisayar çıktısında yapılan incelemede;


- Neriman AYDIN isimli şahsın Genel kurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK’e hitaben yazdığı mektupta kendisinin Türk olması nedeni ile şahsına karşı sitemleri, şikayetleri, önemli ve acil önerilerinden bahsettiği, Kuvayı Milliye ruhunu kazandırarak 11 Kasım 1938 yılında kaybedilen bağımsızlığın yeniden kazandırılması istenmekte, Türk vatanının silahlı olmasa da işkal altında olduğu, bu işgalden kurtulmak için Başkomutan olarak kendisinin Türk soylular ile bağımsızlık mücadelesini başlatmasının istendiği, Türk soylular olarak verilecek göreve hazır olduklarını belirtir şeklinde yazı olduğu,

Şüpheli Eren MUMCU Savcılık ifadesi; Neriman AYDIN’ı Kemal AYDIN’ın kardeşi olarak tanıdığını, kandil ve bayramlarda görüştüklerini,  bir kere gündüz evlerine yemeğe gittiğini ve o zaman da güncel konularda konuştuklarını, Noyan Çalıkuşu’nun Neriman’ın evinde arama yapılırken not defterlerinin güvende olduğunu söylemesinin nedenini ve Kemal Aydın’ın evine gelen jandarma astsubay meselesini bilmediğini, Noyan’ı rahatlatmak için “Değerli, çok değerli birine gittiğini ondan bilgi alıp Noyan’a getireceğini” söylediğini aslında öyle birinin ve ondan alacağı bir bilginin  olmadığını, rehabilitasyon kelimesini Noyan’ı rahatlatmak için söylediğini, görüşmesinde geçen “şey de var, diğer paşamızın da şeyi var işte avukatlık mavukatlık muhabbeti var ya” şeklindeki konuşmasında söz ettiği paşaların Şener Eruygur ve Hurşit Tolon Paşalar olduğunu ve avukatları olduğu kendilerini savunabileceklerini düşündüğü için öyle söylediğini, Kemal ve Neriman Aydın’ın ne tür bağlantılar içinde olduğunu bilmediğini,
Şüpheli Eren MUMCU Sorgu beyanı; Neriman AYDIN’ı Noyan ÇALIKUŞU aracılığıyla tanıdığını, bu isimlerle telefon görüşmelerinin olduğunu söylediği,

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ Emniyet İfadesinde; Neriman AYDIN’ı tanıdığını,Neriman AYDIN’ın Genel Kurmay Başkanlığı nezdinde hatırı sayılır bir kişi olduğu, Noyan ÇALIKUŞU aracılığıyla Neriman AYDIN’ın evine gittiğini, genel konular ve M. Kemal ATATÜRK ile ilgili konular konuştuklarını, Bir telefon görüşmesinde Neriman’la konuşurken söylediği “telefonuma virüs girdi, düşman boş durmuyor” sözünün espri amaçlı olduğunu, başka bir görüşmede de bir askeri öğrencinin hakkında yapılan soruşturmada yapacağı savunmayla ilgili Şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ın öğütlerde bulunduğunu,Neriman AYDIN’ın aydan bir M.D isimli şahısla görüştüklerini ve kendisine de bu isimden bahsettiklerini, Neriman AYDIN’ın bilgisayarından çıkan isim listesini kendisinin yüklemediğini sadece iki kişinin ismini verdiğini, Neriman Aydın ile yaptığı görüşmede; "Noyan’ı soruyorsunuz herhalde, neyle ilgili konuşacaksınız Neriman teyze" dediği, Neriman’ın "Bu çocukları sordun ya akşam gece, o konuda daha fazla bana ayrıntı vermek zorundasınız.  İşin esasını anlamalıyım ki yazabileyim yoksa yazamam" dediği, kendisinin "bir konu daha var Neriman Teyze şimdi yani bu şeyler vardı ya bize vermiştin, Süleyman. Diyor ki bugün saat 08:30’da Sanatoryumda toplantı var, katılmak istersen diyo istediğin soruların cevabını bulabilrsin filan." dediği, Neriman'ın da "Gidebilecek misin? Hiç bir şey yapmayacaksın, sadece haber verip izlemeye gideceksin, sen sadece orda not tutacaksın, başka bir şey yapmayacaksın" dediği, kendisinin "normalde yasa dışı" dediği, Neriman’ın "Öyle mi o zaman orda katılan doktorlardan teğmenlerden biri yapsın yani arkadaşlarınızdan biri yapsın o işi, katılsın. Siz akşam gelebilirseniz gelin, ben bi ayrıntılı şu konuyu konuşalım. Böyle gönderemem böyle, size sormam gereken şeyler var." dediği konuşmayla ilgili olarak; bu konuda Neriman’a danıştığını, onun da oraya gidip not almasını söylediğini, yanına gitmediğini, özel görüşme yapmadığını beyan etmiştir.

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin sorgu beyanında; 3 yıldır Neriman AYDIN ile görüştüğünü, Neriman Aydın ile görüştükleri basına aksedince M.B. paşanın çalıştıkları birimde ziyaret ettiğini, paşanın olayla ilgili bilgisinin olduğunu bu kişileri tanıdığını bu kişilerle görüşmelerinin hiçbir zararının olmayacağını iyi insanlar olduğunu söylediğini, Genelkurmay Başkanının selamını ilettiğini,  Şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ın evine hafta sonları gidip kaldıklarını, Neriman AYDIN ile yaptıkları telefon görüşmelerinin doğru olduğunu, M.D isimli hocayla Neriman AYDIN’ın görüştüğünü ve kendisine de bahsettiğini, 

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin ikametinde yapılan aramada ele geçirilen; Üzerinde “belgelerim” yazılı CD içeriğinde, Neriman AYDIN’ in çeşitli şahıslar hakkında' hazırlanmış bilgilerin olduğu,

Üzerinde “Neriman AYDIN” yazılı CD içeriğinde Neriman AYDIN tarafından Sevgi ERENEROL, Rauf DENKTAŞ, Sayın (E.Albay) Hüseyin MÜMTAZ, Sayın Nuh Mete YÜKSEL, JANDARMA GENEL KOMUTANLIĞI (Yrb. Müfit Bey'in Dikkatine), Sayın Prof.Anıl ÇEÇEN, Ankara, 19.08.2003 BÎLGÎ NOTU (paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu), Sayın Tayyip YELEN (UGB Yeniden Kuvay-ı Milliye Genel Sekreteri), Org. Şener ERUYGUR JANDARMA GENEL KOMUTANI, E Jan. Tuğgeneral Veli Küçük, Sinan AYGÜN ATO BAŞKANI. Saym Dr.Necip Hablemitoğlu, Sayın Doç.Dr.Şengül H., Saym Orhan A. Sayın Erol MÜTERCİMLER, Sayın Binbaşı Selim B., Saym ATİLLA İLHAN, JD.KD.ALBAY CENGİZ Y., Saym Kemal Aydın, Sayın Namık Kemal Zeybek, Sayın Mustafa K. USİAD GENEL BAŞKAN YARDIMCISI, Sayın Hugo Chavez VENEZUELA DEVLET BAŞKANI, Sayın Muharrem K. CHP Malatya Milletvekili, Sayın Selami Y. CHP Kars Milletvekili, Sayın Tümgeneral Sabri D. gibi daha birçok şahsa yazılmış davet mektupları,

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU Savcılık İfadesinde; Neriman AYDIN’ı harp okulu 2. snıfı bitirmeye yakın yani 2005 yılında  aile dostu M.Ç aracılığıyla tanıdığını, yaklaşık 1 yıl önce Neriman AYDIN’ın evinde sosyal ilişkiler çerçevesinde konuştuklarını ayrıca telefonla da görüştüklerini, Ercüment OVALI ile Neriman AYDIN ‘ın evinde oturup sohbet ettiklerini, Kara Harp Okulunda bir subay adayı olarak Ankara'da bulunmasından dolayı Neriman ve Kemal Aydın ile irtibata geçtiğini, daha sonra askeri öğrencilik hayatı boyunca ve bu zamana kadar kendileri ile sosyal münasebetler dâhilinde ilişkilerini devam ettirdiğini, Neriman Aydın'ı annesi gibi bildiğini üzerinde çok emeği olduğunu, Yaşar TOZKOPARAN ile de Neriman AYDIN’ın evinde bir kere beraber kaldıklarını, Neriman AYDIN’ın evine genellikle her hafta sonu gittiklerini, kendisini bilge bir kişi olarak bildiği için sorunlarını da ilettiklerini, ifadesinde Genelkurmay Başkanlığına bu sorunları ilettiğini söylemesinin sözünün dinlendiğini terör örgütüne adam toplamadığını gösterdiğini, Neriman Aydın'ın bazı şeyleri bilmemesinin iki kardeş arasındaki kimin neyi ne kadar bilmesi gerekiyorsa o kadar bilgi verildiğinden kaynaklanıyor olabileceğini, 

18.09.2008 günü saat 10.26'da Neriman Aydın ile yaptığı görüşmede; Neriman’ın "Teyzem, Haticeyle ben konuştum. Yusuf beye ulaşmaya çalışacak." dediği, Noyan’ın "Tamam, üniformalı mı gideyim Neriman teyze yoksa" dediği, Neriman’ın "Yok sivil git sivil git. Fotoğrafını falan çekerler Allah korusun, sivil git teyzem." dediği, onun "Tamam. Peki ben ne konuşayım onlarla yani, dostuz, arkadaşız." dediği, Neriman'ın "Tabi ki, aile dostuyuz yani. Bundan başka, M. amcam vasıtasıyla tanıdığımız Selçuk’a seyahate geldiklerinde tanıdığımız dostlarımız, aile dostu olduk. Sonra, diğer arkadaşımı da ben amcamla tanıştırdım, sık sık evlerine gideriz yatarız, annesi annemdir, Neriman hanım teyzemdir, yani bütün yaşananlar, bunlar, Kemal bilge bir insandır. Biz Kemal amca, amca dediğimiz can insandır, sadece biz." dediği, onun "Sohbetleri, sohbetleri filan şey eder mi böyle, ne konuşurdunuz der mi?" dediği, Neriman'ın "Tabi, bütün dünyayı konuşuruz, danışırız bütün dünya hadiselerini" dediği, onun "Mustafa Kemal öğretir bize" dediği, Neriman’ın "Öğretir deme, Mustafa Kemal’i konuşuruz, dünyayı konuşuruz, dünyayı konuşuruz, tamam? Öğretmek değil de hani konuşmak, sohbet etmek, soru sormak. Zaten bunlar, gerçek olan bunlar. Başka bir şey değil. O bilge bir insandır, yani evet, başka bir şey de yok zaten. Biz kendilerinde kalırız, onlar bizim evimizde kalırlar, bunlar zaten yaşanan şeyler tamam mı. Harp Okularıyla ilgili sorabiliriz biz, Harbiye öğrencisiydik onunla tanıştığımızda, tabi ki biz sorarız, genç insanlarız yani." dediği, onun "Ben öyle fazla Mustafa Kemal’in askeri falanız demiyim değil mi?” dediği ve Neriman’dan ne şekilde ifade vermesi gerektiğine ilişin sorular sorduğu konuşma metni okunup sorulduğunda; Mustafa Kemal'in askeriyiz ibaresinin yanlış anlaşılıp başka bir anlam çıkarılabileceği için söylememesi gerektiğini düşündüğünü, 
18.09.2008 günü saat 10.28'de yine Neriman Aydın ile yaptığı ve önceki görüşmenin devamı niteliğindeki telefon görüşmesinde; "Tamam, fazla Mustafa Kemal’in askerleriyiz falan demiyeyim." dediği, Neriman'ın "Deme, hayır hayır hayır, gayet normal." dediği, onun "Bir de orduevinde benim şey vardı, bir tane defterim vardı, o sürekli not aldığım defter." dediği, Neriman'ın "Onu götürme" dediği, onun "Onu, arama yaptılarsa, arama yapıyorlarmış herhalde şu an." dediği, Neriman'ın "Arama yapmazlar, sen tanıksın sanık değilsin. Başka sim kartın var mı? Bu sim kartını at, de ki, şunu kullanıyorum de.” dediği, onun “Başkasının H.’ın üstüne kayıtlı ama." dediği, Neriman'ın "Olsun, şimdi sen bu telefon simini çıkarıp atıyorsun, öbürü öbürünü takıyorsun tamam. Bunu hemen yok et." dediği, onun "Tamam başkasına, başkasına vereyim şu an, tamam." dediği ve aleyhlerine delil olabilecek verileri kaybetme taktikleri aldığı görüşme metni okunup sorulduğunda; bu görüşmede imha edilmek istenen sim kartın Eskişehirli olduğunu hatırladığı H.Ü.'a ait olduğunu, görüşmenin o andaki psikolojik durumları nedeniyle yaptıkları bir görüşme olduğunu, 
18.09.2008 günü saati 11.20'de Neriman Aydın ile yaptığı görüşmede; "Neriman teyze bu şimdi telefonlarla ilgili telefonun kayıtlarıyla ilgili falan çıkarsa ne yapayım ne diyim?" diye sorduğu, Neriman'ın "Bunu mu kullanacaksın öbür sim kartını mı, hangi numaranı vereceksin? Sen bi kapat sen bi kapat, ben başka numaradan arayım seni." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; telefonlar, görüşmeler dinlendiği için yapılmış görüşmeler olduğunu,   18.09.2008 günü saat 11.21’de Neriman Aydın ile yaptığı görüşmede; Neriman'ın "Bak şimdi ne yapacan biliyor musun o zaman teyzecim. Bu numarayı değil o numarayı vereceksin. Yeni hattı yani o numarayı kullanıyorum diyeceksin. Daha önce 505 kullandım attım, bilmiyorum numaramı. Bunu verirsen bunu verirsen, burdaki konuşmaların tamamını dökecekler teyzem. Ama bu simini de bu simini de yok et. Olur telefon götürme ama, numaran dedikleri zaman da işte bir numara ver. Bu numaranı verme, bu numaranda çok kayıtlı şey var şimdi." dediği, onun "Doğru, kayıtlı çok şey var, yalnız bu telefon numarası da bizim şeye kaydı, işte Eskişehirli var ya." dediği, Neriman’ın "Hadi teyzem, götürme telefonunu." dediği konuşma metni ile aynı gün saat 11.26'da Neriman ile yaptığı görüşmede; Neriman'ın "Bu telefonu ne yapıyorsan yap ama bu numarayı verme sakın" dediği, onun "Yok yok, tamam Neriman teyze tamam." dediği, Neriman'ın "Hadi teyzem, çünkü bak seninle bu konuşmalarıma istinaden gelir beni de alırlar çünkü. Bu, bunlar bu telefonda kayıtlı, şimdi gelir beni de alırlar." dediği konuşma metni ve yine aynı gün saat 11.27'de Neriman ile yaptığı görüşmede; Neriman'ın "Sen sen, akıllı bir çocuksun. Yani dostluk dışında bir şey yok zaten teyzecim biliyorsun. Ayrıca da yüksek mahkemeye bizim şahitliğimiz var diyeceksin, şahitlik talebimiz var. Ama bu numara bu numara, son derece tehlikeli şu numara." dediği, onun "Eski numaramda da yalnız bazı şeyler olabilir, kullanmıyorum" dediği, Neriman'ın "Olsun, ama bunun ama bunun kadar değil. Yusuf beyin telefonunu aklında tut, avukatımı istiyorum de tamam mı. Avukat gelmeden de konuşma sakın. He savcılıkta ver ifadeni. İfadeni savcılıkta ver, şeyde verme bak, Yusuf bey sana ulaşmadan ifade verme. Ama şu numaranı lütfen verme." dediği, onun "Yok yok, onu şimdi imha ederim birazdan." dediği konuşma metni birlikte sorulduğunda; genç yaşta gözaltına alınmasının verdiği sıkıntıyla ilgili olduğunu, 18.09.2008 günü saat 12.46'da Neriman Aydın’a gönderdiği "Teyzecim paşayla görüştüklerimizi söyleyim mi savciya" mesajı okunup sorulduğunda; M.B. paşayla yaptığı görüşmeyi anlatıp anlatmayacağını Neriman Aydın’a sorduğunu, onun doğru olmayacağını söylediğini ancak avukatıyla yaptığı görüşmede paşayla yaptığı görüşmeyi anlatmasının doğru olacağı söylendiği için burada anlattığını, Lüleburgaz Orduevi 109 numaralı odasında yapılan aramada bulunan "Kayhan Yapı Malzemeleri" antetli ajandanın yapılan incelemesinde ajandada yazılı "Kemal amcam bu işe 4 kişi başladı. Onunla Neriman teyzeme saldırmadılar.  Ercüment ağabeyle Hakan abiye  saldırdılar. Ercüment abi sınıfı geçti, Hakan abiyi satın aldılar. Halbuki yetenekliydi, ama ruh lazım.” şeklindeki not okunup sorulduğunda; Kemal Aydın’ın insanlara Mustafa Kemal ilmini anlatmaya tam olarak hatırlayamadığı bir tarihte 4 kişiyle başladığını, bunların Neriman Aydın, Ercümen Ovalı ve H. E. olduğunu ve notun bunlarla ilgili olduğunu,

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU sorgu beyanında; 2008 yılında Zaman Gazetesinde Kemal Aydın ve Neriman Aydm ile görüştüğü hakkında haber yer aldığını, bunun haber üzerine Tuğgeneral Mustafa B.’nin özel olarak Eğitim Tümen Komutanlığında kendisi ile görüştüğünü, Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile 3 yıldır görüştüğünü söylediğini, Kemal ve Neriman AYDIN ile olan irtibatını anlattığını, bunun üzerine Tuğgeneral Mustafa B.’nin bu şahıslarla görüşmesinin hiçbir sakıncası olmadığını söylediğini, Genel Kurmay Komutanının selamını ilettiğini, 3 yıldır bu şahıslarla görüştüğünü, bu şahıslar terörist olsa Türk Silahlı Kuvvetlerinin bu şahıslarla görüştüğünü bilmemesinin ve engel olmamasının mümkün olmayacağını, Kemal Aydın ile 3 sene önce 2005 yılının Ağustos ayında aile dostu olan Metin Ç. vasıtasıyla bir görüşme esnasında tanıştıklarını, sosyal münasebetler çerçevesinde kendileri ile ailece görüşmeye başladığını, şahıslarla ilk kendisinin tanıştığını, daha sonra Mehmet Ali Çelebi ile birlikte evlerine gittiklerini, evlerinde misafir edildiklerini, hafta sonları gittiklerini, onların evlerinde kaldığı günlerin olduğunu, dünyadan, Türkiye den konuştuklarını, Mustafa Kemal i anlattıklarını, örgütsel herhangi bir görüşmelerinin olmadığını, Durmuş Ali Özoğlu nu 2 sene önce Kemal Aydın ve Neriman Aydın vasıtasıyla tanıdığını, kitap fuarında tanıştıklarını, kendisini en fazla 2 kez Neriman ALDIN’ın evinde gördüğünü, gittikleri evin İşçi Partisinin dokümanlarında belirtilen karargah evi olmadığını, gittikleri evin Türk Silahlı Kuvvetleri tarafından bilindiğini, 

Şüpheli Neriman AYDIN’ın bilgisayarında yapılan incelemede;

-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:h033223@kho.edu.tr] isimli e-posta adresinden 09.10.2006 tarihinde Neriman Aydın’a gönderilen e posta, -NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:noyan.selda@gmail.com] isimli eposta adresinden 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın’a gönderilen e posta, -Neriman Aydın tarafından 24.01.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli şahsa gönderilen e posta, -Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’na gönderilen e posta, -Noyan ÇALIKUŞU tarafından 20.02.2007 tarihinde Neriman Aydın’a gönderilen e posta, -Neriman Aydın tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e posta, -Noyan ÇALIKUŞU tarafından 06.03.2007 tarihinde Neriman Aydın’a  gönderilen e posta, -Neriman Aydın tarafından 09.10.2006 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’na gönderilen e posta olduğu görülmüştür.
 Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun savcılık ifadesinde;Neriman AYDIN’ı bizzat tanıdığını, Neriman AYDIN’ın tahminen 2007 senesinde kendisinin Asala PKK isimli kitabını okuyup beğendiğinden bahisle bir mektup gönderdiğini, Neriman AYDIN’ı telefonla aradığını, teşekkür ettiğini, Daha sonra Kemal AYDIN ile birlikte İstanbul’a gelişlerinde ziyaretine geldiklerini, Böylece yüz yüze tanışmış olduklarını, Aile dostu olduklarını ve görüşmelerine devam ettiklerini, Ercüment OVALI’yı Neriman ve Kemal AYDIN aracılığıyla tanıdığını, 

06.01.2008 günü saat:23.12'de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; NERİMAN'ın "Çelebi Komutan vardı onu bıraktık Emre için yarın Disiplin Kuruluna çıkacak ona bi hazırlık yaptık şöyle savunsun diye inşallah yarın öyle savunacak kendini" "Geçenki olaydan dolayı savunacak","…ama Kemal Kemal amcası onunla konuştu sözlerini aldı herşeylerini devam edecek yani devam bırakmak yok devam" şeklindeki telefon konuşması soruldu; Görüşmede geçen ÇELEBİ komutan Mehmet Ali ÇELEBİ isimli kara harp okulu öğrencisi olduğunu, şu anda teğmen olmuş olacağını, Emre’ninde aynı okulda öğrenci olduğunu, Soy ismini bilmediğini, bu iki kişinin akraba olduklarını tahmin ettiğnii, Emre’nin okuldaki disiplinsizlik olayı nedeniyle karşı karşıya kaldığı cezaya ilişkin bir konuşma olduğunu, Neriman AYDIN’ın bu kişilerin babalarıyla aile dostu olduğunu bildiğini, Bu nedenle Neriman AYDIN’ın bu konuyla ilgilendiğini, ÇELEBİ’yi Neriman’ların evinde bir sefer gördüğünü, Emre’yi ise sadece duyduğunu, gördüğünü hatırlamadığını, 

 Yine aynı görüşmenin devamında; NERİMAN'ın "Ablası ya laylaylomla devlet meseleleride millet meseleleri laylaylomla  nasıl ...olacak" "…bu tarafta binler yüzlerce çocuk var ve Kemal abini dinlemek için sırada bekliyolar bir dakika bırakmıyolar ki o Harbiyeli çocuklar yani yeni çocuklar" şeklindeki telefon konuşması soruldu; bu kişilerle Ankara’ya gidişlerinde görüştüğünü, vatan ve millet sevgisi konularındaki fikirlerinden etkilendikleri için Neriman AYDIN’nın idol olduğunu söylediğini, 

20.03.2008 günü saat:11.11'de Neriman AYDIN ile yaptığınız görüşmede; kendisinin "Noyan falan döndü mü abla" dediğiniz, NERİMAN'ın "Noyan Eğirdir de amcası Özel Kuvvet" "Amcası çok selamları var dünde Mehmet Ali Çelebi nin var selamı" "Noyan da Özel Kuvvet seçmelerin de bunu epeyce bir sıkıştırmışlar…" dediği, Durmuş’un "İyi çok iyi yok o çocuk güzel şeyler yapacak" dediğiniz, NERİMAN'ın "İnşallah sayende amcaları valla sayende hep sen onlara idol oldun örnek oldun gıptayla seni izliyorlar" şeklindeki telefon görüşmesi soruldu; Bu çocuklar kitapların okudukları için idol olarak gördüklerini Neriman AYDIN’ın söylediğini, 

19.04.2008 günü saat:09.32'de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; NERİMAN'ın "…akşama seninkiler vardı Çelebi ile Kemal abin" "dedim Kahraman benden her hafta rapor alıyor dedim bunların durumu nasıl diye…" "….Noyan diyoki ablası amcası Kırmızı Beyaz okuyorum dağda" "Dedimki ya amca a ya şu amcanın şimdi gözüne girdin ha dedim Eğridir in dağlarında kitap okuyasan Kırmızı Beyaz tamam mesele yok valla okuyom Neriman teyze dedi herkese de okutturuyom dedi" dediği, Durmuş’un "Valla okuyorsa güzel işte tamam valla Noyan yırttı yani şimdilik" "VALLA BENİM ÇOCUKLARA HEPSİNE MECBUR KOŞUYORUM ya en az iki kitap olacak çantasında" "İlkinde mırın kırın ettiler abi yani o şartları biliyosun filan öyle yok dedim yok yok yok sıçtırmayın şartına vurulduğunuzda yaralı yatacaksınız kitap okuyacaksınız kitap okuyacaksınız o zaman" şeklindeki telefon konuşmaları soruldu. Neriman AYDIN’ın rapor vermekten bahsetmesindeki kastının, Noyan’ın kitap okuyup okumadığını söylemesi olduğunu, Kırmızı Beyazın bir yayınevi ismi olduğunu, set halinde kitapları olduğunu, burada bunu kastettiğini, kitapların Atatürk ile ilgili olduğunu,

18.06.2008 günü saat:10.23'te Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; NERİMAN'ın "…bizim teğmenlerin senin tanımadığın bir Eren Teğmenimiz vardı abisi" dediği, Durmuş’un "Ereni biliyorum" dediği, NERİMAN'ın "Ereni biliyorsun o Komando olarak Hakkariye gitti" "Hakkaride bunun çıktığı bir kız var son konuşmamızda ben kurmay olmayacağım dedi kemal amcasıda ona çok kızdı kurmay olmuyorsan bu işi bırak dedi" dediği, Durmuş’un İyi köskös en fazla Albay olarak emekli olur gider" şeklindeki telefon görüşmesi soruldu;

Mehmet Ali Çelebi ve Noyan ile birlikte Ankara’daki kitap fuarına geldiğinde görüşmede geçen Eren’i tanıdığını, Erenin kız arkadaşından dolayı kurmay olmaktan vazgeçtiğini, Neriman’ın anlattığını, Eren’in albaylıktan emekli olacağını söylediğini, 

29.12.2007 günü saat:14.59'da Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Durmuş. A. ÖZOĞLU’nun "Bu şey kargo gelmiş bana haber ettiler onu" dediğiniz, NERİMAN'ın "Heh o Ercüment hocanın şeyleri dava dosyalarının" dediği, Durmuş. A. ÖZOĞLU’nun "Dava dosyalarının" "Öyleymiş  eeee onu eee kopyaları ben avukata verdirttireyim  mi yoksa ben bana ulaştırsınlar ben inceleyeyim mi" dediği, NERİMAN'ın "Sen bilirsin yani onlar senin için hazırlandı"  "Onlar senin için hazırlandı esasları şeyde zaten  Hakan da" dediği, Durmuş. A. ÖZOĞLU’nun "Ha Hakan şimdi davaya girip çıkıyor demi" dediğiniz, NERİMAN'ın "Girip çıkıyor girip çıkıyor eee en son bu geçen haftaki davada o Tekelioğlu denen hoca profesör evet ben Ercüment hocanın odasından dosyayı kendim çaldım diye itiraf etti ve bu kayıtlara geçti" "Evet en son böyle bir hadise oldu ikinciside dün akşam hoca abini aradı dediki Bedrettin DALAN aradı dedi ki bize ancak Türk çocuklarına yardım etmek düşer hoca gel sözleşmeyi imzalayalım" "Kök hücre kurduracak Yeditepe de labratuar" dediği, Durmuş. A. ÖZOĞLU’nun "Eeee şeyin  hocanın şeyi ney durumu ne bakış açısı ne meyili ne ablacım" dediğiniz, NERİMAN'ın "İlim bana ait diyor yani benden ürün alacaklar diyor" dediği, Durmuş. A. ÖZOĞLU’nun "Yani ürün alacaklarda tamam da para kazanacak mı o" dediğiniz, NERİMAN'ın "Para kazanacak" dediği, Durmuş. A. ÖZOĞLU’nun "Eee ablacım ben bunu o zaman eee şeye aktarım bi Ankara ya"  "Ankara ya aktarım da eee bu konuyu ben  eee yani ivedilikle aktaracağım ve bi değerlendirme yapılsın hemen" şeklindeki görüşmesi okundu, sorulduğunda; 


Ercüment OVALI’nın kök hücre konusundaki çalışmalarından dolayı üniversite idaresi ile davaları olduğunu, Encümentin Karadeniz Teknik Üniversitesinde öğretim görevlisi olduğunu, bu dava dosyalarını Neriman Aydın’ın kendisine ulaştırdığını, kendisinide bunları Ankara’daki Türk Tıpsan isimli askeri ortaklığı da olan kuruluşa gönderip kök hücre konusundaki çalışmalarda maddi destek isteyeceğini, daha doğrusu ortaklık isteyeceğini, ancak dosyaları göndermediğini ve avukata verdiğini, Zaten kendisine gönderilen dosyalar’ın dava dosyaları olduğunu, ortaklığa ilişkin olmadıklarını, Ercüment Ovalı ile yüzyüze sadece bir  defa görüştüğünü, ancak Neriman ve Kemal aydın aracılığıyla haberleşmesinin olduğunu, kendisini tanıdığı için yardımcı olmak istediğini, 

06.01.2008 günü saat:23.12'de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; NERİMAN'ın "…o Bankayla ilgili bi rapor hazırladım 10 sayfaya yakın" "Savunma Sanayi kuruluşlarımızın Amerikan şirketlerine nasıl ihbar edildiğini yazdım" "Belgeli  hangi kurumlar vasıtasıyla kimler vasıtasıyla yapıyolar bu işi hazır hemen hemen, eklememi istediğin başka bişey varmı o konuya ait" "Bu konuyuda bi Millet evladı olarak gündeme getireyimmi yani kurumları çünkü Ziraat Bankası içinde söz konusu Merkez Bankası içinde" şeklindeki görüşmesi okundu, sorulduğunda;


Neriman Aydın’ın vatandaşlık görevi olarak kendi branşı olan bankacılık konusunda bir rapor hazırlayıp Genel Kurmay Başkanlığına sunmak istediğini söylediğini, gazeteci olarak kendisine rapora katkısı olup olmayacağını sorduğunu, 


14.01.2008 günü saat:14.42'de Neriman AYDIN'ın gönderdiği mesajda;  "ablasi sana e posta attim ama cevap gelmedi. kurtculuk yapanlar bu aksam koln de buyuk katilimli bir toplanti yapiyorlar. aytekin katilacak emirlerini bekliyor. demin sana söylemeyi unuttum. müsaitsen bu konuya dair emirlerini alalim, sevgi ve dualarimizla" şeklinde mesaj okundu, sorulduğunda; Aytekin’in Almanya’da yaşayan bir arkadaşı olduğunu, aynı zamanda Neriman Aydın’ın da tanıdığı olduğunu, Aytekin’in Almanya’da Kürtçülerin yaptığı bir toplantıya katılıp görüntü alacağını kendisininde yayınlayacağını, 


17.01.2008 günü saat:13.43'te Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; NERİMAN'ın "…iyi abin de iyi o da çalışmalara devam ediyordu   dün Abdülkadir birini getirdi yaklaşık 5 saat falan onunla Diyarbakır dan konuştu baya bi ortalık sarsıldı  tabi insanların haberi yokmuş bisürü bişeyden Dengir Fırat Abdülkadire  ısrarla seninle görüşelim falan filan onunla ilgili abinden bilgiler aldı abi kiminle konuşayım ne konuşayım  ben bu adamlarla üzerimden gitmiyorlar sürekli sıkıştırıyorlar saflarına çekmek için falan diye onlarla meşguldu dün sabahta konuştuk iyiydi görevini yapıyor ablası hepimiz görevimizi yapıyoruz  canım benim" "Canım benim raporumu okudun mu" dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun "Okudum ablacım okudum" "Onu tekrar bi sakin kafayla tekrar bi gözden geçirecem ablam" "Ondan sonra gereğini yapıcaz" dediği, NERİMAN'ın "Başka başka emrin var mı bize" "valla yani senin elinden bir kılıç almak isterim yani" şeklindeki görüşmesi okundu, sorulduğunda;

Daha öncede bahsedilen Ziraat bankası ile ilgili mektup olduğunu, Diyarbakır’dan konuştuğu kişi hakkında bilgisi olmadığını, “senin elinden bir kılıç almak isterim” şeklindeki sözlerle kendisinden kalem istediğini zannettiğini, 


 26.03.2008 günü saat:13.18'de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; NERİMAN'ın "…ne var ne yok yakında mısın uzakta mısın" dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun "Uzak ablam ......" "Sana benim şeyden yollayacam 1 tane niyeyse benim aklıma böyle takıldı kimse de yok benim fotoğrafım"  "Şimdi biz belki bugün dönücez heralde" "Yani şeyin durumuna bağlı işte bir numaranın durumuna bağlı" "Seyahatte biliyorsun" "Hı belki bugün yada yarın dönme durumu var" "Muhtemelen herhalde döneriz biz eğer dönersek uğrarız zaten de yanına" "Kaçıcam firarimi verin dedim yani" şeklindeki görüşmesi okundu, sorulduğunda; 

1 numaradan kasıt Cumhurbaşkanı veya Genel Kurmay Başkanı olabileceğini, Neriman Aydın’ın her ikisi ile de bir bağlantısı olduğuna dair bilgisi olmadığını, 

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU sorgusunda; Neriman Aydın vasıtasıyla Kemal Aydın’ı tanıdığını, bir müddet sonra samimiyetinin arttığını, sık sık görüştüklerini, Ankara’ya gittiğinde onlarla tanışan harp okulu öğrencisi ve yeni mezun askerlerlede tanıştığını, konuşmalarında nasıl özel harekatçı sıfatını yansıttığını bilmediğini, özel harekatçı tanıdığı arkadaşları olduğundan onların jargonuyla konuştuğunu, herhangi bir şekilde resmi , gayri resmi askerlikle bir ilgisi olmadığını, 

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa ait, HP marka Bilgisayar içerisinden çıkan, Fujitsu marka  hard diskinin içerisinde File2008-06-26 05-59-35.jpg isimli resim dosyası içerisinde; toplumsalhaber.com isimli sitede yazar olan şahısların isimlerin bulunduğu ekran görüntüsünün resim olarak kaydedildiği, şüpheliler Emin GÜRSES, Neriman AYDIN ve Ali ÖZOĞLU isimli şahısların adlarının yazılı olduğu, 

File2008-06-28 00-48-50.jpg, File2008-07-01 01-41-53.jpg, File2008-07-01 03-34-20.jpg isimli resim dosyaları içerisinde; Ali ÖZOĞLU isimli şahsa ait aliozoglu@gmail.com isimli e posta adresine gelen e postaların görüldüğü ekran görüntüsünün resimlerinin olduğu, şüpheli Neriman AYDIN ile Ulusal KANAL’dan gelen e postaların bulunduğu,

Şüpheli Neriman AYDIN’ın bilgisayarında yapılan incelemede; Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektup olduğu, dokumanlarında yapılan incelemede “Hoca M.Dumlu’nun düşünceleri ve önerileri alınacak Zara ile ilgili düet için görüş sorulacak yazı yazılacak Şener Eruygur, Ali Özoğlu konuk” yazdığı görülmüştür.

Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN savcılık ifadesinde, Neriman AYDIN’ı tanıdığını, bu şahısla Noyan ÇALIKUŞU’nun komutanı aracılığıyla tanıştığını, Neriman AYDIN’ın evine 3-4 kez gittiğini ama hiç kalmadığını, Neriman AYDIN’ın üniversite mezunu olduğunu zannetmediğini, bu kişilerin ATATÜRK’e farklı bir açıdan baktıkları için sohbetlerine katıldığını, Neriman AYDIN’la  okul dönemi boyunca 2008 mayıs ayına kadargörüştüğünü, kendisinin  Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN’la aynı ortamda bulunduğunu, Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN'la herhangi bir akrabalığının, yakınlığının olmadığını, kendisini Noyan ÇALIKUŞU’nun tanıştırdığını,  21.07.2008 günü saat 16.38'de yapılan görüşmeyi İzmir Urla'da askeri eğitim kampındayken hafta sonu İzmir'de şüpheli Noyan komutanının Selçuk'ta yanına gittiğinde Neriman AYDIN'la yaptığı görüşme olduğunu, önce Noyan’ ın, Neriman AYDIN'la görüştüğünü sonra telefonu kendisine verdiğini, kendisinin görüştüğünü, bu görüşme Neriman AYDIN' ın tahliyesinden sonra olduğu için suçlu olup olmadığını bilmediğini, Devletin kurumlarının terör örgütü dediği ERGENEKON'la ilgili bunların ilişkili olup olmadığım öğrenmek için görüştüğünü, orada Neriman AYDIN' ın anlatımları üzerine "evet alçaklar" şeklinde cevap vermesinin nedeni Neriman AYDIN'ı tanıdığını, bu kişinin tahliye edilmesinden sonra terör örgütüne üye olduğunu düşünmediğinden uğramış olduğu haksızlıktan dolayı ağzından alçaklar şekilde söz çıktığını, Neriman'ın "eve de gelmeyin ha bak sakıncalısınız" şeklindeki sözünün yorumunu yapamayacağını

Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN sorgu beyanında; Neriman Aydın ile komutanları olan Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu aracılığı ile tanıştığını, kendileri ile birlikte Salon Buluş Kafede görüştüklerini, Neriman Aydın gözaltına alındıktan sonra Kemal Aydın’ ın tutuklandığını, daha sonra evine gittikleri diğer şüphelilerle aralarında bu konuda telefon görüşmeleri yaptıklarını, bu şahsın haksız yere tutuklanmış olabileceğini konuştuklarını,şüphelilerden Mehmet Ali Çelebi, Noyan Çalıkuşu, Neriman Aydın ile yaptığı telefon görüşmelerinin doğru olduğunu ifade etmiştir. 

Şüpheli Doğukan YORULMAZ Emniyet İfadesinde; Neriman AYDN’ı medyadan tanıdığını,

Şüpheli Doğukan YORULMAZ Savcılık ifadesinde; Neriman Aydın ile irtibatı sorulduğunda ismini gözaltına alındığı zaman duyduğunu, Neriman AYDIN’ın evinde yapılan aramada ele geçen belgedeki  isimlerin kim olduğu sorulduğunda kendisiyle beraber askeri okuldan ayrılan kişilerin isimleri olduğu ama bu isim listesini Neriman AYDIN’a kendisinin vermediğini söylemiştir.

Şüpheli Doğukan YORULMAZ Sorgu beyanında; Neriman AYDIN’ı tanımadığını belirtmiştir

Şüpheli Önder KOÇ savcılık ifadesinde; Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ı arkadaşı olan Noyan Çalıkuşu’ nun bahsetmesi nedeniyle bildiğini ancak evlerine hiç gitmediğini ve hiç görmediğini beyan etmiştir.

Şüpheli Hasan Hüseyin UÇAR Savcılık beyanı; Neriman AYDIN’ı tanımadığını ve evine hiç gitmediğni ve evinde bulunan, evine gelen askeri öğrencilerinin bulunduğu listeyi bilmediğini,

Şüpheli Hasan Hüseyin UÇAR Sorgu beyanı; Neriman AYDIN’ı tanımadığını ve telefon görüşmelerinin olmadığını,

Şüpheli Hamza DEMİR Emniyet İfadesinde; Neriman AYDIN isimli şahsın Kemal AYDIN’ın kardeşi olup bu vesile ile tanıdığını, kendisi ile de Kemal AYDIN’la olduğu gibi ailece görüştüğünü. Bu şahsın iş yerine hiç gitmediğini, 

Şüpheli Hamza DEMİR Sorgu beyanı; Neriman Aydın ile birlikte olduğunu gösteren fotoğrafların doğru olduğunu, iletişim tespit tutanaklarının doğru olup kendisine ait olduğunu beyan etmiştir.

Şüpheli Muhammet Murat AVAR emniyet ifadesinde; Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN’ı 1 yıl kadar önce Ankara’da tanıdığını, babasının kanser hastası olduğunu, tedavisininde kök hücre yöntemi ile olacağını öğrendiğini, Ercüment OVALI’nın bu konuda çalıştığını öğrendiğini, tanıdıkları vasıtasıyla Ercüment OVALI’ya ulaşabileceği kişi olarak Neriman AYDIN ve ağabeyi Kemal AYDIN’a ulaştığını, 8-9 ay kadar önce Siyami YALÇIN ile Ankara’ya gittiklerinde Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN’ın evlerine gidip 15 dakika kadar görüştüklerini,

Şüpheli Muhammet Murat AVAR’ın savcılık ifadesinde: Siyami YALÇIN’ı NERİMAN AYDIN ile geçen yıl bu aylarda tanıştırdığını, 7-8 aydır NERİMAN AYDIN ile her hangi bir görüşmesinin olmadığını,   SİYAMİ YALÇIN, NERİMAN AYDIN ve KEMAL AYDIN ile her hangi bir örgütsel ilişkisinin olmadığını,

Şüpheli Siyami YALÇIN emniyet ifadesinde; Neriman AYDIN isimli şahsı 8-10 ay önce Muhammed Murat AVAR vasıtasıyla tanıdığını, belirttiği tarihte çocukluk arkadaşı olan ve memleketi Erzurum’da gazetecilik yapan Muhammed Murat AVAR ile Ankara’ya gittiklerini, Muhammet ile Neriman AYDIN’ın evine gittiklerini, Neriman AYDIN’ı ilk kez burada gördüğünü, 15 dakika oturup çay içtikten sonra kalktıklarını, Neriman AYDıN’ın ne iş yaptığını söylemediğini, sonradan Ziraat Bankasında çalıştığını duyduğunu, Neriman AYDIN ile yüz yüze bir daha görüşmediğini, ancak Erzurum’da yapılan ihalelerle ilgili kendisiyle telefon görüşmelerinin olduğunu, aralarında ticari bir husumetin olmadığını beyan etmiştir. Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Erzurum İç Tedarik Bölge Başkanlığında yapılan kömür ihalesini PKK sempatizanı olduğunu öğrendiği Şırnak’lı kişilerin kazandığını, zoruma gittiğini, Neriman AYDIN ile görüşmesi esnasında “Bizim işimiz TSK ile, bu konuda bir sıkıntın olursa bizimle paylaş” dediği için bu konuyu kendisine anlattığını, sonuçta ihale konusunda bir değişiklik olmadığını, ihaleyi alan firma yetkililerin ihaleye giren diğer firmaları da tehdit ettiği kanaatine vardığını, çünkü aynı ihalenin eşdeğeri Diyarbakır’da yapıldığını, Diyarbakır’daki ihaleyi alan firmanın ihaleye gelip katılmamasını da buna bağladığı için rahatsızlık hissettiğini, 

Şüpheli Siyami YALÇIN savcılık ifadesinde: Neriman AYDIN’ı arkadaşı Muhammet Murat AVAR aracılığı ile tanıdığını, birlikte Neriman AYDIN’ın evine gittiklerini, Neriman AYDIN’ın Türk Silahlı Kuvvetleriyle ilgili bir işiniz olursa kendisini aramasını söylediğini, neden bu şekilde söylediğini ve ne bağlantısı olduğunu bilmediğini, Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmeler sorulduğunda; 07.03.2008 günlü telefon görüşmesi okunup, sorulduğunda; ihale konusu olduğunu ilk tanıştıklarında TSK içerisinde işi olursa aramasını söylediği için Neriman AYDIN' ı arayarak, durumu anlattığını, o nunda Erzurum korordudaki istihbarat subayı Ahmet Yarbay'a konuyu anlatmasını söylediğini, zaten bu kişiyi tanıdığını, onun ihale konusunda fazla bir yardımı olamayacağını söylediğini, 14.03.2008 günlü telefon görüşmesi okunup, sorulduğunda; aynı ihale konusu olduğunu, Neriman AYDIN' ı arayıp, daha önce bahsettiği ihale konusunun sonucunu sorduğunu, onunda konunun araştırıldığını söylediğini, görüşmede geçen BİRBUÇUK tabirinin saat belirtmek amacıyla olabileceğini, 27.03.2008 günlü telefon görüşmesi okundu, soruldu: Aynı ihale konusu olduğunu, bu konuda bilgi verileceğini söylediği için daha bilgi verilmediğini NERİMAN AYDIN' a söylediğini, Onunda işin devlet işi olduğunu, daha önce kendisine gönderdiği kömür ihalesini alan PKK yandaşı şirket bilgilerinin incelendiğini, gönderdiği emailde açıkca ismini yazdığı için de dikkate alındığını söylediğini, 

Şüpheli Hatice BAHTİYARIN savcılık ifadesinde; Neriman AYDIN lie 2-3 yıldır tanıdığını, Kemal ve Neriman AYDIN ile Durmuş Ali ÖZOĞLU ‘nu tanıştırdığını, Toplumsal haber isimli internet sitesinin sahibi olduğu yayınevine bağlı bir internet sitesi olduğunu, ayrıca Neriman AYDIN ‘ın bu sitede yazı yazdığını, 

istiyorum, H.B.’in kendisini kazıkladığından Necip Bey’in kitaplarının trilyon liralar tuttuğundan, kendisine kazık atıldığından bahsetti. Bunları neden söyledi? Sevgi hanım Toplumsal Dönüşüm Yayınevinde neler oluyor insanlar (Hüseyin M. vs) kimseler paralarlını alamadılar Galiba devirler falan olmuş dedi Ergun Poyraz da bunun üzerine (O kadın devredildi dedi) (H. evden bile çıkmıyormuş) dedi” devamındaki sayfa da “(2) Paşalardan ve Türk ordusunun paşa …Yahudiler elinde olduğundan bahsedildi. –T.K, Y.B., E.Ö.-H.Ö.’ün akraba ve (dönme) Sabatyist-Yahudi olduklarından bahsedildi- …Bu fikirlerin ısrarlı sahibi Ergun Poyraz Ya şimdi E.Poryraz’ın bu düşüncesini yorumlamak istiyorum; Bu adam TSK’nın yardım ve korumasıyla kitap yazıyor, belgelere ulaşıyor, ama adam ordu aleyhinde propaganda ya ısrarla devam ediyor- Bu adam gerçekten Ordunun mu yoksa ordudaki din ağırlıklı kesimin mi yoksa ordudaki mason ağırlıklı kesimin mi emrinde?” yazdığı görülmüştür. 
Şüpheli Neriman AYDIN’ın telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda;
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Sevgi ERENEROL
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Durmuş Ali ÖZOĞLU 
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Eren MUMCU
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Ercüment OVALI 
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Erkut ERSOY
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Ergün POYRAZ 
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Hatice BAHTİYAR
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Kemal AYDIN
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Kemal KERİNÇSİZ
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Mehmet Ali ÇELEBİ
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Muhammet Murat AVAR
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Noyan ÇALIKUŞU
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Paşa Ümit ERENEROL
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Sinan Aydın AYGÜN 






1


15
Siyami YALÇIN 
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Hamza DEMİR







10
e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Neriman AYDIN, Kemal AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Yine soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetlerine sızmaya özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçinde 2002 yılında Milli Mücadele Hareketi olarak meydana getirilen bu oluşumun liderinin şüpheli Kemal Aydın olduğu hususunda dosya içeriği karşısında bir kuşku bulunmamaktadır. Örneğin şüpheli Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta; “Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. ancak yine karar Önderimizin ve sizindir…Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok… yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır…”, 09.11.2005 tarihinde Sevgi ERENEROL isimli şahsa hitaben yazılan mektupta ise; “…Türk Milletinin Ulusal uyanışında bir büyük mücadeleyi zaferle sonlandırmak üzere tarihi bir sorumluluğu üstlenen Sayın Kemal Aydın Bey…” , yine şüpheli tarafından gönderilen bir a mailde, “Kemal AYDIN benim ağabeyim... üç bucuk yıldır muhteşem bir hareketin önderliğini yapmaktadır...”  ifadeleri kullanılmaktadır. Yine birçok mektup ve konuşmada şüpheli Kemal Aydın’dan “Büyüğümüz”, “Büyüğümüz bir müthiş Türk olup, bize 4,5 yıldır Önderlik yapmaktadır”, “Sen öyle bir insanla  tanıştın ki, seni her konuda yetiştirecek, geleceğe hazırlayacak engin bir bilginin sahibidir kendisi. Zaten böyle olduğu için bizlere önderlik yapmaktadır” ifadeleri kullanılarak sözedilmekte ve yokluğunda bile kendisinden bahsolunurken olağanüstü saygı gösterilmektedir.

Şüpheli Kemal Aydın, şüpheliler Neriman, Durmuş Ali, Hatice Bahtiyar ve İbrahim Özcan’ında katıldığı 7 Ocak 2006 tarihinde yapılan bir toplantıda “Kumanda heyeti istemezse, izin vermezse hiç kimse bir sızamaz, isterseniz deneyin. Ayrıca hareketimizi yöneten kumanda heyetinde asker ve polis asla olmayacak” demek suretiyle meydana getirdikleri oluşumun işleyişi hakkında bilgiler vermektedir. Şüpheli Neriman AYDIN H. B. isimli kişiye yazdığı mektupta amaçlarına ulaşmak için kullandıkları ve kendilerinin karargâh olarak sözettiği ve muhtemel olarak Ankara İli Meşrutiyet Caddesinde bulunan bir yerle ilgili olarak; “…Meşrutiyet,  Türk Ulusunun Ankara’dan yön ve yol bulmasında bir karargah merkezidir.  Meşrutiyet, içeri giren insanı kendiliğinden etkileyecek zaman ve mekan üstü bir yer olmalı,  havası büyülemeli, hatiplerinin söylemleri ise özellikle ilk kez gelen insanı kalbinin en hassas yerinden vurmalı, yerinde oturtmamalı, heyecanlandırmalı, ayağa kaldırmalı.   Meşrutiyet kuralları sıkı, insanları sadık,  Önderi’nin ışığında(şüpheli Kemal Aydın kastedilmektedir) tüm Anadolu’yu sallamalı, depremleri şiddetli olmalı… Tabii emperyalizme karşı dikkatli ve kendini korumalı. Meşrutiyet’in sırları olmalı… Fikirler ve eylemleri sadece kurmay heyeti bilmeli… Kurmay heyet arasında sır ve soru işareti olmamalı. Az insanla çok iş yapılmalı…Sayın Ergün POYRAZ bey ile de  Kemal Bey’den konuşmasını isterseniz…. Kendisinin olaya çeki düzen vereceğine şüphem yoktur. ..Sizinle paylaştığım her cümle bir sırdır ve sadece Kemal Beyle paylaşılır. Karargâhın sırları sırlarımızdır.  Sadece dikkat etmemiz gereken husus sırlarımızı kimlerle paylaştığımızdır” şeklindeki sözleriyle çalışma yöntemlerine ilişkin bilgiler vermektedir.
Şüpheli Neriman Aydın’ın, aşağıda ana hatlarıyla açıklandığı ve ayrıntısı da deliller kısmında verildiği şekilde terör örgütünün amaçları doğrultusunda kendisine farklı alanlarda verilen görevleri ara yönetici olarak üstlendiği ve TSK’ne örgütün sızma çalışmalarını da Kemal Aydın ile birlikte ve onun yardımcısı konumunda idare ettiği görülmektedir. 


Ziraat Bankası Ankara Kurumsal bankacılık şubesinde çalışan şüphelinin, kendi alanın dışında, birçok farklı meslekteki insanlar ve farklı kurumlarla irtibatlı olduğu, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsoruşturması kapsamında yakalanan M.Şener ERUYGUR, Ergün POYRAZ, Sevgi ERENEROL, Durmuş Ali ÖZOĞLU, Hamza DEMİR, Ercüment OVALI, Hatice BAHTİYAR, İbrahim ÖZCAN ve bazı askeri personeli tanıdığı, Ergenekon Terör Örgütünün amaç ve hedefleri doğrultusunda bu kişilerle sık sık bir araya gelip toplantılar yaptığı, bu görüşmeleri not alarak katılmamaları halinde Durmuş Ali Özoğlu ve Kemal Aydın’a sunduğu, yine patrikhane Kıbrıs, ülkenin anayasal kurumları olan Yasama ve Yürütme ile ilgili konularda yasadışı amaçlarına ulaşmak için görüşmeler düzenlediği görülmektedir. Şüpheli Neriman AYDIN, 10.11.2003 tarihinde Ankara Ticaret Odası Başkanı şüpheli Sinan AYGÜN’e yazdığı bir mektupta; “…Ulusal güçlerin birlikte hareketi kaçınılmazdır,  yardımlarınızın önemini ve anlamını Türk Tarihi altın sayfaları arasında sonsuza kadar saklayacaktır  Sayın Başkan..”şeklinde örgüt adına birleştirme gayretlerine de girişmektedir 12.10.2004 tarihli H.B. isimli şahsa hitaben yazdığı başka bir mektubun da ise; “…Jand. Korg.İbrahim A. ve Jan.Korg.Mehmet Ç. ile ilgili olarak  Şener  ERUYGUR Paşanın  onayını ya da yardımlarını talep edebilmemiz için, geçerli bir mesnedimizin olması gerekmektedir. Konuyla ilgili bana yönelteceği sorulara olumlu, dayanağı olan ve ne için olduğunu anlatabilmem için bilgi sahibi olmam gerekmektedir… Ancak bu şekilde etkili sonuç almayı sağlayabiliriz… KIRMIZI BEYAZ  da çalışan kızımız Fatma ile henüz yüz yüze bir görüşme yapamadım, çünkü babası dışarı çıkmasına izin vermemekte, telefon görüşmesinin tehlikeli olabileceği ve aramızda sır kalması gereken bazı hadiselerden karşı tarafın istifade etmemesi için”, 18.03.2004 tarihinde H. B. isimli şahsa yazdığı diğer bir mektupta; “…geçen hafta sonu  Jandarma Genel Komutanlığında Paşa’nın emriyle bir toplantıya çağrıldım... konuşulan ve paylaşılan konuları ancak karşılaştığımızda Size aktarabilirim.” şeklinde kullandığı ifadeler şüphelinin örgütteki konumu ve misyonu hakkında önemli bilgiler vermektedir. 


Ergenekon Terör Örgütünün amaçları ve talimatları doğrultusunda Kemal Aydın’ın liderliğinde meydana getirdikleri oluşum ile faaliyette bulunan aralarında ara yönetici olarak Neriman Aydın’ında bulunduğu şüphelilerin, cebir ve şiddet kullanarak TBMM’ni ortadan kaldırmaya, kısmen veya tamamen görevlerini yapmasını engellemeye teşebbüs ile cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs etmek suçlarını işledikleri dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır:


 Örneğin, şüpheli Neriman Aydın ile birlikte şüpheliler Durmuş Ali Özoğlu ve Hatice Bahtiyar’ın da katıldığı bir toplantıda şüpheli Kemal Aydın’ın şüpheli İbrahim Özcan’a  “Milli İradeye hakim olamadığınız sürece hiçbir şey yapmazsınız İbrahim Bey. Lütfen dikkat buyurum. Devlet iradesine el koyamadığınız sürece hiçbir şey yapmazsınız.” , şüpheli Neriman AYDIN’ın  Metin A. isimli şahsa yazdığı mektupta ise; “..birkaç yıl sonra Çankaya’da yükselen bir ateş ve tüten bir duman görürseniz, sakın şaşırmayınız... O bağımsızlığımızın dünyaya duyurulması kutlamalarının işareti olacaktır, o ateşi yakmak için sabırsızlanıyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı tespit edilmiştir. 

Şüpheli Neriman Aydın’da ele geçen bir ajandada yazılı olan:

-“M.H.- Cumhurbaşkanı olarak düşünülüyor” ,

-“Devletimizin yeniden sahibi olduğumuzda büyük Türk Milleti olarak yapacaklarımız 10 Temmuz 2005 Çankaya ile başlayıp Türkiye Büyük Millet meclisinin yeniden açılacağından, Anıtkabir özel defterine ilk ziyaret anında yazacaklarım ile devam ettiği, Büyük önder… …Neriman Aydın 12 Şubat 2004”,
-“Lozan antlaşmasının imza günü Türkiye de resmi tatil günü ilan edilecek… Neriman aydın 10 Temmuz 2005” , 

-“Kanun Teklifi= Türkiye’deki Hıristiyanlar Türkiye’de bulunan ve kilise sahibi tüm dini görevliler (Hıristiyan-Yahudi)  en kısa zamanda (Süre konulacak) … …Türk Ortadoks Kilisesi dışında …” “Tüm Jandarma il/İlçe komutanlıkları yetkilidir gereği millet adına Çankaya 8 Ocak 2005 Neriman Aydın Türkiye deki Hıristiyanlar Türk Ortadoks Kilisesi’ne bağlıdırlar. Aksi olanlar Türkiye’yi verilen sürede terk edeceklerdir. Hıristiyan Kilisesi olarak ülkemizde geçerli tek kilise ve otorite TÜRK ORTADOKS KİLİSESİDİR Çankaya, Neriman Aydın 10 Temmuz 2005”, 

- “Hıyaneti Vataniye Kanunu önce kanun olarak çıkarılacak, sonra Anayasa maddesi yapılacak …”, 

-“GİZLİ ÖNERGE VE GİZLİ OTURUM: Dışişleri Bakanlığı, iç işleri bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığının mevcut kadroları ile sosyal güvenceleriyle görevden el çektirilmeleri …Neriman Aydın 23 Aralık 2005 Çankaya yazdığı, devamında GİZLİ ÖNERGE VE GİZLİ OTURUM: Mustafa Kemal Atatürk’ün kabri ile ilgili notların”, 

-“KANUN: Milli Güvenlik Genel Sekreterliği lav edilerek yeni baştan mason olmayan… …paylaşılacaktır 18 Şubat 2006 Neriman Aydın yazdığı, devamında KANUN: Devletimiz, Vatanımız ve Milletimizin aleyhine… …cezalandırılacaktır 18 Şubat 2006 Neriman Aydın”,

- “KANUN TEKLİFİ: Türk milleti nüfus kayıt işlemleri sırasında gerek nüfus kaydı düzenlemesinde, ve andından bu isimle yapılacak her tür vatandaşlık işlemlerinde çift isim alan vatandaşlarımız bu isimleri arasına nokta ve bu isimler kısaltma olarak kullanılmayacaktır…”  şeklindeki hususlar bir bütün olarak değerlendirildiğinde Ergenekon Terör Örgütünün ve bu örgüt içinde faaliyette bulunan şüphelilerin amaçları ve bu amaçlara ulaştıktan sonra yapmayı düşündükleri hususlar apaçık ortaya çıkmaktadır. Amaçlarına ulaşmaları halinde cumhurbaşkanı olacak kişinin bile belirlenmiş olması Türkiye Cumhuriyetinin karşı karşıya olduğu tehlikenin büyüklüğünü anlama açısından manidardır. Çeşitli bakanlıklarda çalışan tüm görevlilerin işten atılmaları, tüm gayrimüslimlerin ve kilise görevlilerinin (şüphelilerle birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçinde faaliyette bulunan Sevgi Erenerol’un basın sözcülüğünü yaptığı ve mensubu bulunduğu Türk Ortodoks kilisesi dışında) yurtdışına çıkartılmalarının ve MGK’nun ortadan kaldırılmasının planlanmış olması örgütü ve hedeflerini deşifre etmektedir. 


Yasama ve yürütme organını ortadan kaldırma veya çalışamaz hale getirme amacını gerçekleştirmek için kullanacakları yöntemin cebir ve şiddet unsurunu fazlasıyla taşıdığı da dosya içeriğiyle sabittir:

 Örneğin; şüpheli Neriman Aydın tarafından dönemin Jandarma Genel Komutanı olmakla birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçinde yönetici konumunda bulunduğu anlaşılan ve hakkında bu iddianame ile dava açılan M.Şener Eruygur’a gönderdiği bir mektubunda ülke çapında yayın yapacak bir gazete konusunda desteğini istedikten sonra;  “…Türk Ulusunun  bir an evvel yönetimde hakim olmasına imkanlar, fırsatlar hazırlayacağı muhakkaktır... Türk Ulusunu emperyalist, siyonist AB ve ABD ye sömürge yapmaya yemin etmiş siyasi zihniyetlere bu gazete ile ya da  bir TV kanalı ile Türk Ulusunun layık göreceği tokatı atma fırsatı doğacak ve Türk Ordusunu yıpratacak bir  ihtilale gerek kalmayacaktır düşüncesindeyiz. Çünkü bu kez yapacağınız bir ihtilalin Ulusal Tam Bağımsızlıktan, Ulus Devlet varlığımızdan yana olmasını,  Vatan ve Devlet hainlerinin ise  kafalarını almasını bekleriz” ,

Şüpheli Neriman Aydın’ın 21.02.2007 tarihinde gönderdiği e postada; “biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..”, 

Yine şüpheli Neriman Aydın’ın 10.01.2007 tarihinde İsmail isimli şahsa gönderdiği e postada; “…Davamız... ihaneti cezalandırmak davasıdır...”,

Şüpheli Neriman Aydın’ın 19.08.2003 tarihli Bilgi notu başlıklı alt kısmında “paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu” başlıktı notunda; “…Değerli Büyüğüm, Biz 65 yıldır  Sizi bekliyoruz....  Ama ortada yoksunuz...    Yolumuz ölmek ve öldürmek ihtimalleriyle doludur.  Bu tehlikeyi Biz göze aldık, Siz de alıyorsanız başlayalım deriz….Farklı düşünüyorsanız bu düşüncenizden vazgeçmenizi tavsiye ederiz. 150 likler listeleri hazırlayan Türk Milleti, 150 binlikler, 15 milyonluklar listeleri de  hazırlayabilecek idrak ve şuurdadır”,

Yine şüpheli Neriman Aydın’ın şüpheli Durmuş Ali ile yaptığı bir telefon görüşmesinde, “seni sorup  duruyor, tabi orda çarşaflı hanımlar sağlık hizmeti almaya gelmişler Hacettepe’ye.  Bunlar ne dedi annem, bunlar Atatürk’e başkaldıranlar dedim, anne dedim, ‘YAKINDA BUNLARI KESECEĞİZ’ dedim. Acele edin acele edin diyor,  o çarşafları katlayıp  koyacak yer bulamazlar  merak etmeyin  dedim onlara. Biraz millet ile biraz siyaset yaptık  işte” dediği, Durmuş’un “ Eyvah eyvah, valla mı, iyi valla iyi.” dediği, şüpheli Neriman’ın da “Gerisi, çok çalışıyoruz.” Dediği konuşma içeriği gözetildiğinde Ergenekon Terör Örgütünün amaçlarına ulaşmak için kullanacağı yöntemler ortaya çıkmaktadır.

Şüpheli Ercüment OVALI’nın 31.08.2007 tarihinde Genelkurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben yazdığı anlaşılan mektupta; “…hatta gerektiğinde  biyolojik silahlar üretebilecek bir biyoteknoloji merkezi idi…Her türlü  silaha karşı  tedbire sahip olmasına rağmen Biyolojik silahlarla savaşma konusunda yeterli hazırlığı olmayan ülkeme biyolojik savaş endüstrisini kurmaktır…ATİ (şüpheli Ercüment’in şirketi) tesislerinin 15 günde bu silahı üretece hale gelebilecek şekilde dizayn edilmiş olması…” şeklinde kullandığı ifadeler şüphelilerin biyolojik silahlar üretme çabası içinde oldukları ve bunu temin edebilmek için dönemin Genelkurmay Başkanından yardım istedikleri da görülmektedir. Üretmeye çalıştıkları biyolojik silahları örgütün amacına ulaşabilme yolunda ne şekilde kullanmayı planladıkları hususu ise tam olarak anlaşılamamaktadır. 

Şüpheli Neriman Aydın ve kendisini yöneten şüpheli Kemal Aydın’ın askerleri kanunlara karşı itaatsizliğe teşvik etmek suçunu da işledikleri anlaşılmaktadır:

Örneğin, dönemin Jandarma Genel Komutanı olan ancak gerçekte Ergenekon Silahlı Terör Örgütüadına faaliyette bulunan şüpheli M.Şener ERUYGUR’a yazdığı 05.03.2004 tarihli mektupta; “Değerli Büyüğüm, 2003 Ağustos ayında şahsımı kabulünüzde Yüksek Makamlarınıza bir iki cümle ile açıklamaya çalıştığım, tedbir alabileceğiniz düşüncesiyle, özellikle Devlet-Millet ve Ülke güvenliğimizle doğrudan alakalı olan, şahsınızda Türk Silahlı Kuvvetlerinin birçok bilgi ve belgeye kolaylıkla ulaşabileceği konuyu ayrıntılı olarak bir kez daha Asıl Ellere iletmenin bir Türk Evladı olarak görevim olduğu  inancındayım…Türk Ulusu bu konuda endişelidir Paşam. Bir tarikat sapığının henüz Başbakan değilken bile Kıbrıs’ı, Kıta Sahanlığını, Ermenistan, Kürdistan tavizlerini emperyalist babalarına söz vermiş  icraatlarının yanında,   Menderes’in yaptıkları solda sıfır kalmaktadır. Kaybettikten sonra kelle alınması Kıbrıs’ı geri getirmeyecektir”, 
 Yine aynı şüpheli M.Şener Eruygur’a 14.10.2003 tarihinde yazdığı mektupta; “Değerli Büyüyüm, işbirlikçi siyasi kadroların sömürge anlaşmalarına parti adı fark etmeksizin korkusuzca, uyarı şeklindeki beyanlarınıza rağmen hiç çekinmeksizin imza atmalarını Siz Türk Silahlı Kuvvetlerinin her seferinde “Türk Silahlı Kuvvetleri AB’ne karşı değildir” sözlerinde buldukları cesarette ararız. Bu şekildeki ifadelerinizi Türk Milleti olarak koyacak yer bulamadığımızı itiraf etmeliyim.  Çünkü Türk Ulusu bu şekildeki sözlerinizle demek ki korkulacak bir durum yoktur rehavetine ve yanılgısına kapılmakta ve ihanetleri 65 yıldır ispatlanmış biri diğerini aratmayan soysuzlara desteklerini sürdürmeğe devam etmektedirler…Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  aleyhine  azınlık ruhlu, molla zihniyetli  kafalar tarafından  inanılmaz bir propaganda yapılarak kitleler etki altına  alınmakta ve  Türk Silahlı Kuvvetlerinin  dayanak noktası inceltilerek  altı  oyulmaktadır…işbirlikçi ve satılmış  mevcut siyasi partilere yönlenmelerine ve emperyalist ülkeler güdümünde çeşitli yollarla istismar edilmelerine yol açan tutumlar karşısında   Türk Milletini ve Türk Devletini temsilen Devletimizin yegane  teminatı Türk Silahlı Kuvvetlerinin ve değerli komutanlarının  bu boşluğu doldurmasını beklemek bunca ihanetten sonra  hakkımız diye düşünüyoruz. Türk Ulusunun Milli olan her kafasından  faydalanmanızı bekliyoruz….Türk Ulusu olarak amacımız zamansız harekete geçmemek, ama geç de kalmış olmamaktır.  Örgütlenmemizde ve uyanmamızda bize katkıları olacak yegâne milli güç Siz Türk Silahlı Kuvvetleri’nin olduğuna inanıyoruz.   Türk Milleti bu konuda ısrar etmektedir Paşam. Plan ve program yapma, karşı düşünce üretme ve bu düşünceleri icraata  dönüştürme zamanıdır.  Tek bir sömürge anlaşmasının imzalanmasını ve yürürlüğe  girmesini, hiç edilen tek bir Kamu kurumunun satışını  durduramadığınız, durduramayacağınız içindir ki, tam bağımsızlığımızı kaybetmiş bulunuyoruz.  Bu konudaki ihmalkarlıklarınızın devam etmemesi için acilen tedbir almanızı bekliyoruz. Durdurmak için kafalar koparılması gerekiyorsa, o da yapılmalıdır.  Türk Ulusunun düşünceleridir. .. Türk yurdunda Türk ulusuna yakışır bir hayat istememizi bize çok görmeyeceğinizi ümit ediyor ve biz Türk Milletine gizli öncülük görevinizi yerine getirmenizi bekliyoruz…” , 

 Tümgeneral Sabri D. isimli şahsa yazdığı mektupta ise; “…Türk Ulusuna 85 yıl önce biçilen sömürge gömleğini  1923- 10 Kasım 1938  den beri 66 yıldır yeniden ısrarla  giydirmeye çalışan emperyalistler ve işbirlikçilerine gerekli dersi bir kez daha olmak üzere yine Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Ulusu birlikteliği vereceğine inancımız tamdır. Gizli Öncülüğünüz kaçınılmazdır”,

Şüphelinin 10.10.2003 tarihinde halen devam eden Ergenekon Silahlı Terör Örgütüdavası tutuklu sanıklarından olan Veli Küçük’e yazdığı mektupta ise; “Paşam,  65 yıldır ihanette sınır tanımayan 65 yıllık Ankara Hükümetlerinden aksi bir tavır ve davranış beklememiz Türk ulusu olarak gaflette olduğumuzu gösterir. Bunun bilincindeyiz. Türk Ulusu olarak  bütün beklentilerimiz Türk Silahlı Kuvvetlerinin yapacaklarına yöneliktir….Bizi yanıltan  Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihanette sınır tanımayanlar üzerinde etkin ve etkili olamama  duruşudur.”  şeklinde ifadeler kullanarak TSK’ni Anayasa ve yasalarımız gereği emri altında bulunduran yasama ve yürütme organına karşı suç işlemeye teşvik ettiği, uyması gereken kanunlara itaatsizliğe teşvik ettiği görülmektedir.
Aralarında yürütme ve yasama organı üyelerinin de bulunduğu kişileri bir suç işleme kararı kapsamında siyasi, felsefi veya ırki kökenlerine bağlı olarak fişlediği de anlaşılmaktadır.

Şüpheli Neriman AYDIN’ın, Kemal AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU ile birlikte Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Ayrıca gizli tanık Kıskaç’ın, şüpheli Neriman Aydın ve Kemal Aydın’ın da aralarında bulunduğu örgütün Kuvvai Milliye uzantısının gizli bir toplantısında genç subaylara örgüt adına rozet taktığı şeklindeki beyanı şüphelilerin TSK’ne sızma konusundaki ulaştıkları aşamayı ve bu konuda ne kadar pervasız davranabildiklerinin kanıtıdır. 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütütarafından görevlendirildikleri anlaşılan şüpheliler Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun şüpheli Kemal Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda hareket ettikleri, Kara Harp Okulunda okuduğu sırada Noyan Çalıkuşu ve Mehmet Ali Çelebi’yi örgüte kazandırdıkları, bu aşamadan sonra da şüpheli Mehmet Ali’nin harp okulunda okuyan diğer öğrencilerin örgüte kazandırılması konusunda kilit bir rol oynadığı, bu amaçla samimi olduğu başta soruşturma kapsamında yakalanan Eren Mumcu, Önder Koç, Hasan Hüseyin Uçar ve Yaşar Tozkoparan’ı olmak üzere arkadaşlarını bilge bir kişi olarak tanıttığı şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile tanıştırdığı, sonrasında da şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın yönlendirmesiyle şüpheli Durmuş Ali Özoğlu ile tanıştırılmasını sağladığı, hafta sonlarında ve her fırsatta arkadaşlarını şüpheli Kemal ve Neriman’ın evine getirdiği, bazen de dışarıda buluşmalarını temin ettiği, gece geç saatlere kadar bu gizli toplantıların sürdüğü, şüpheli Kemal’ın toplantıya katılmayanları takip ettiği, anayasal kurumlar olan yasama ve yürütme organlarının faaliyetlerini örgütün istekleri çerçevesinde nasıl sonlandıracakları konusunda bu personelleri eğittiği, sorunlarını özelikle Durmuş Ali Özoğlu aracılığıyla üst amirlerine ileterek çözdüğü, bu kişilerin askeriyede bulunan diğer arkadaşlarını da örgütün amaçlarına uygun bilgilendirmelerini sağladığı, bu hususta talimatlar verdiği, yine bu kişiler aracılığıyla beraber çalıştıkları komutanlar hakkında ya da diğer askeri okul öğrencileri hakkında özel bilgiler topladığı ve paylaştığı, Hizb-ut Tahrir Terör Örgütüne sızmalarını sağlayıp, görevlendirdiği, gizli yapılan bu toplantılarda başta şüpheli Kemal olmak üzere Neriman ve Durmuş Ali’nin Ergenekon Terör Örgütü’nün propagandasını yaptıkları, şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın bir yandan Genelkurmay Başkanlığı ile ortak hareket ettikleri ve yapılan faaliyetlerden Genelkurmay Başkanlığının haberinin bulunduğu konusunda bir hava oluşturdukları, bir yandan da subay adayı askeri öğrencilerle çok yakından ilgilenip onları etkilemeye ve güven kazanmaya çalıştıkları, yapılan bu çalışmaların sonunda adı geçen Kara Harp Okulu öğrencilerinin örgüte katılmalarının sağlandığı, örgüte bu şekilde dahil olan bu askeri okul öğrencilerinin örgütün amaçları doğrultusunda eğitilmeleri konusunda seminer adı altında programlar yapıldığı, askeri öğrencileri Türkiye Cumhuriyetinin yürütme organına karşı kışkırtarak yönlendirdikleri, bu öğrencilerin zamanla örgütün Kara Harp Okulunda şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda davrandıkları anlaşılmıştır.  

Şüpheli ve bağlı bulunduğu Kemal Aydın tarafından görünüşte Atatürkçü olarak yetiştirildikleri söylenen askeri personel olan şüpheliler gerek dosya içerisinde bulunan telefon konuşmaları, a-mail içerikleri ve alınan ifadelerinde şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın ve hatta Durmuş Ali Özoğlu hakkında övücü takdir edici ifadeler kulanken, diğer taraftan eğitim gördükleri Kara Harp Okulu eğitim sistemini ve bağlı bulundukları komutanlarını aşağılama derecesinde eleştirmektedirler. Bu tablo karşısında askeri personel olan şüphelilerin kendi komutanlarına değil de ismi geçen şüphelilere ve dolayısıyla da örgüte gönülden bağlı oldukları açıkça anlaşılmaktadır. Bu durumda örgütün TSK’ne sızma konusunda elde ettiği ürkütücü başarıyı göz önüne sermektedir. 

Örneğin Noyan Çalıkuşu ve Eren Mumcu tarafından 20.02.2007 tarihinde şüpheli Neriman Aydın’a gönderilen bir a-mailde; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”, 

Şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından gönderilen diğer bir a-mailde, “sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum”,

Yine şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen a mailde; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde şeklinde takdir, minnet ve saygı dolu ifadeler kullanırken, öte yandan   “Şu zamana kadar benim örnek alabileceğim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gönderilirken kişiliklerinden çok alaverelerle yaptıkları kariyerleri olmasıdır…her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundaki sistemde değişiklik yapıyor. Dolayısıyla Harbiyeliler neyin doğru neyin yanlış olduğunu değerlendiremiyor. Yaptıklarını da inanarak değil yapmak için yapıyorlar “ biçiminde hakaret derecesine varan eleştirilerde bulunabilmektedirler. 

Yine şüpheli Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen a-mailde; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşaları…” ifadeleri kullanılabilmektedir. Bir taraftan her fırsatta TSK’nin emrinde olduğunu ve esas devlet derken orduyu, başkomutan derken Genelkurmay Başkanını kastettiğini iddia eden şüphelinin diğer taraftan kahraman Türk Ordusunun üst rütbeli subayları hakkında kullandığı akılalmaz ifadeler, şüpheli Nerman’ın TSK hakkındaki gerçek düşüncesini apaçık ortaya koymaktadır. Tek başına bu ifadeler bile şüpheli Neriman ve Kemal Aydın tarafından örgüte kazandırılan askeri personel olan şüphelilerin örgütle ilişkilerini çözebilmek ve örgütün TSK üzerindeki emellerini anlayabilmek adına oldukça anlamlıdır.
Ergenekon Terör Örgütünün, diğer terör örgütlerine sızarak doğrudan ya da dolaylı olarak amacı doğrultusunda kullanma amacı doğrultusunda da şüphelinin, Kemal ile birlikte Hizb-ut Tahrir terör örgütüne sızma faaliyetini de yönettiği ortaya çıkmıştır. 

Şüpheli Neriman Aydın’ın kendisine bağlı olduğu Kemal Aydın ile  birlikte, Ergenekon Terör Örgütünün faaliyetleri doğrultusunda hareket eden Kuvvai Milliye Derneği ile ve bu dernekte yöneticilik yapan Durmuş Ali Özoğlu’yla, diğer taraftan da İbrahim Özcan ve Hatice Bahtiyar’la bağlantı halinde olduğu, kendi telefon görüşmelerine göre PKK ve yöneticileri ile irtibatlı olduğu hatta onlara devlete ait bazı belgeleri de verdiği, yine bu amaçla ordu içerisine sızıp Ergenekon Terör Örgütünün hedefleri doğrultusunda yetiştirdiği şüpheliler Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu’nun terör örgütü olduğu Yargıtay Kararlarıyla sabit olan Hizb-ut Tahrir’e sızmasını teşvik edip talimatlarla yönlendirdiği, bu örgüte ilişkin bilgi ve belgeleri bu kişiler vasıtasıyla temin ettiği ve Ergenekon Terör Örgütünün gelecekteki eylemlerine bu örgütü de katma planı içerisine girdiği, yapılan aramada bu şüphelilerin Hizb-ut Tahrir Terör Örgütünden temin ettikleri dökümanların şüphelinin evinde ele geçtiği anlaşılmaktadır.  

Kara Harp okulunda okuyan ve sonrasında mezun olarak TSK bünyesine katılan kişileri gizli hücre yapılanması şeklinde örgütlediği, çeşitli evlerde bu kişilerin örgütün amaçları doğrultusunda teorik eğitimini sağlamak üzere bir yapılanma kurduğu, örgüte katılmalarını sağladığı ve askeri okuldan mezun olarak TSK katılan kişileri öncelikle komando olmaları ve daha sonra bu özelliklerinin yardımıyla Özel Kuvvetler Komutanlığına sızmaları ve kurmaylık sınavlarında yüksek notlar alması konusunda yönlendirdiği, bunun başarılması için şüpheli Durmuş Ali Özoğlu’nun TSK içinde tanıdığı üst rütbeli kişilerin yardımını sağladığı, şüphelinin ağabeyi Kemal Aydın ile birlikte her türlü maddi ve manevi fedakârlığa katlanarak en iyi şekilde yetişmelerini sağlayan Türk Milletine ve Türkiye Cumhuriyeti Devletine hizmet etmeleri beklenen askeri personele, T.C. Anayasasında düzenlenen devlet kavramından başka bir şekilde tanımladıkları ve Ergenekon Terör Örgütünün nihai hedeflerinden olan (devlet içindeki başka bir) ‘DEVLET’ e hizmet etme düşüncesini aşıladıkları tespit edilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün, Türk Silahlı Kuvvetlerinin içine  sızması ve burada sağladığı yasadışı hücre yapılanmasında ve görüştüğü diğer kişiler üzerinde etkisini arttırmak ve güven bırakmak amacıyla, ordu ile herhangi bir şekilde resmi bir bağlantısı olmamasına rağmen, zaman zaman ise Genelkurmay Başkanlığı ile irtibatlı olduğunu beyan ettiği, şüpheli Kemal ile sürekli olarak T.C.Anayasasında kurumlarıyla tanımlanan Türkiye Cumhuriyeti Devletinden farklı bir yapılanmayı bir anlamda da kendisinin ve bağlı bulunduğu örgütün ulaşma hayalini oluşturan ESAS DEVLET olarak ifade ettiği oluşum tarafından görevlendirildiğini dillendirdiği, Anayasal bir kurum olarak TSK’nin yasadışı oluşumları desteklemesinin söz konusu olmadığı gerçeğini de göz ardı ederek ifadesinde, Ergenekon Terör Örgütünün yöntemi olan güvenlik kuvvetleriyle çatışmama prensibinin gereği olarak Esas Devlet sözüyle Türk Silahlı Kuvvetlerini, 1 numara ve Başkomutan sözü ile de Genelkurmay kastettiğini iddia etmesi oldukça anlamlıdır.

Bunun dışında, Ergenekon Terör Örgütüne üye olan kişilere, özelikle askeriye gibi devlet kurumlarından, yine örgütsel bağlantı içerisinde bulunduğu kişiler aracılığıyla ihaleler kazandırdığı, bunlar arasında, Siyami YALÇIN’ın Erzurum’daki kömür ihalesini, A.T.ın Diyarbakır’daki petrol işini alması ile ilgili konuşmalarda şüphelinin ne kadar ilginç ve güçlü bağlantılar içerisinde olduğunu göstermiştir.

Şüpheliler Siyami YALÇIN ile Muhammet Murat AVAR’ıne Ankara’ya Neriman Aydın ve Kemal Aydın ile toplantı yapmak üzere geldikleri bir sırada diğer şüpheli Neriman AYDIN’ın “Burada bize Türk Silahlı Kuvvetleriyle ilgili bir işiniz olursa beni arayın.” demesi üzerine, şüpheli Siyami YALÇIN’ın Neriman AYDIN’a askeri ihalelerle alakalı olarak bilgi verdiği, Erzurum’da yapılan bazı  ihalelerin şüpheli Siyami Yalçın tarafından kaybedilmesi üzerine Neriman Aydın vasıtasıyla iptal girişimlerinde bulunduğu anlaşılmaktadır.Şüpheli Neriman Aydın’da ele geçen bir ajanda içinde:“ H. B. B./Yüzb. Harp okulunun kantini özel girişimciye açılıyor. İçinde bir de kitaplık ver kitap satış bölümü harp okulu öğrenci sayısı (4000 bin) hem kantin hizmeti hem de kitap satışı yapabilecek. (işletme esasları ve bedel için H.B. (Yüzb) ile görüşülecek) (Yrb) A.A. haber verdi” yazması hem bilginin geldiği kaynak hem askeri makamlarca yapılan ihalelere ve Harp Okuluna gösterilen ilgi oldukça anlamlıdır.

Yine şüphelinin, örgüte kazandırdıkları askeri personel vasıtasıyla kendisine okudukları okula ve askeri öğrencilere ait istihbari nitelikte bilgi temin ettiği, bu şekilde bilgi getirenleri övdüğü, örneğin şüpheli Neriman Aydın’ın Durmuş Ali Özoğlu ile yaptığı bir telefon konuşmasında; “Çelebi çok önemli bir bilgi verdi, onu kaleme alacağım. Alıyorum, bir iki sayfa tutacak ablası. Kahramanım, onu sana gönderdiğimiz en son Harbiye ile ilgili şeye ekleyeceğiz, ama çok dehşet bir şey, rezalet yani rezalet. Yani ne sen duy ne de ben söyleyim. Rezalet bir şey, belki de biliyorsunuzdur” şeklinde ifadeler kullanmaktadır. 

Şüphelinin bilgi toplama faaliyetlerinin icrası kapsamında 21.04.2004 tarihli Jd.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazdığı mektupta;  “Ziraat Bankası Dış İşlemler Operasyon Daire Başkanı Güner A Beye malum konudan Türk Silahlı Kuvvetlerinin uzun zamandır haberdar olduğunu,  bu vesile ile Türk Ulusunun Devleti ile birlikte ayakta kalabilmesi için her bir bireyin katkısının vazgeçilmez olacağını, malum konudan tarafım sayesinde değil de, Türk Silahlı Kuvvetlerinin bizzat haberdar olduğunu hissettirmenizi, bu bilgilere dünya durdukça ulaşmanın geleneksel Türk Devleti bekasının bir gereği olduğunu Batılı Ülkeler Almanya, Fransa, İngiltere örnekleri vererek  ifade etmenizi, bu konuyu Batılı ülkelerde  Mali Polisin yaptığını, ülkemizde her kurumun Siyasi  iktidarlar elinde istismar edilmesi nedeniyle ülkemiz bakımından hayati öneme haiz bu ve benzeri konuların  Türk Silahlı Kuvvetlerine kaldığını belirtmenizi, Albayım özellikle bu bilgilere ulaşmak için  Mahkeme Kararı çıkartmak gibi bir çözüm şeklinden  asla bahsetmemenizi, bu hak ve yetkilerin Devletimizin  Kurulduğu gün Mustafa Kemal Atatürk tarafından Türk Ordusuna  verildiğini belirtmenizi, 

Türk Silahlı Kuvvetleri’nin her bilgi ve belgeye istediği anda  ulaşmasının Devletimizin  günümüzde getirildiği durum nedeniyle  önemli olduğunu,  Türk Ulusunun Türk Silahlı Kuvvetlerine  güvendiğini ancak katkılarının beklendiğini ifade etmenizi  önemle istirham ediyorum…“Not: Albayım toplantıdan önce Güner A. ve konuyla ilgili düşüncelerimi öğrenmek konusunda emrinize amadeyim. Dahili telefonumdan rahat konuşma imkanım bulunmaktadır.” Şeklinde çalıştığı kurumdan öğrendiği sırları ile TSK’nın kişiler ve kurumlar üzerindeki gücünü kullanarak yasadışı olarak örgüt adına bazı bilgilere ulaşmaya çalışmaktadır.                 

Ergenekon Terör Örgütünün, değişik kurumlar içine sızması ve kadrolaşması bağlamında, şüphelinin el konulan belgeler, alınan telefon kayıtları ve ifadesinden emniyet, yargı, üniversite, MİT, bakanlıklar vb. kurumlarda birçok kişi ile irtibatlı olduğu, bu çerçevede örgüt mensubu olan kişileri koruduğu, haklarındaki soruşturmalardan kurtardığı, kurum ihalelerinin örgüte destek veren kişilerin üzerinde kalmasını sağladığı, iş bağlantıları kurduğu tespit edilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün, değişik kurumlar içine sızması ve kadrolaşması bağlamında, şüphelinin el konulan belgeler, alınan telefon kayıtları ve ifadesinden emniyet, yargı, üniversite, MİT, bakanlıklar vb. kurumlarda birçok kişi ile irtibatlı olduğu, bu çerçevede örgüt mensubu olan kişileri koruduğu, haklarındaki soruşturmalarda kurtardığı, kurum ihalelerinin örgüte destek veren kişilerin üzerinde kalmasını sağladığı, iş bağlantıları kurduğu görülmektedir. Bu kapsamda şüpheli Neriman’ın kendileriyle birlikte hareket ettiğini ve kendilerine çalıştığı kurumun içine ait çok önemli bilgileri aktardığını söylediği İçişleri Bakanlığında Mülkiye Başmüfettişi olan C.E. isimli bir kişinin aldığı disiplin cezasının iptal ve Zonguldak Vali Yardımcılığına yapılan tayininin durdurulması için Ankara 10. ve 11. İdare Mahkemelerinde açılan davaların lehlerine sonuçlanması amacıyla şüpheli M.Şener Eruygur’a ve onun talimatıyla bu işle ilgilenmesi için görevlendirildiği anlaşılan J.Alb. Cengiz Y.’a mektuplar yazmıştır. Bu mektuplarda Türk Milleti adına bağımsız yargılama yapan mahkeme hakimlerinin, Jandarma Genel Komutanı olan ancak Ergenekon Terör Örgütünde lider kadrosunda görev yapan şüpheli M.Şener Eruygur’un vereceği talimatla Adli Müşavirler tarafından aranarak baskı yapılması istenmektedir:

 17.08.2004 tarihinde dönemin Jandarma Genel Komutanı olan şüpheli M. Şener ERUYGUR’a yazdığı mektupta; “Paşam, emirleriniz üzerine komutanlığınız yetkililerinden Alb. Cengiz Y.   Sayın Candan E.  ile irtibata geçmişlerdir. ..söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler. Sayın Candan E.’in Komutanlık Yetkililerinizin de dinledikleri üzere inanılmaz ölçüde bilgilere sahip olduğu düşünülürse,  Bakanlıkta kalmasının sağlanmasının Asıl Devletimiz açısından fayda temin edeceğini ifade etmişlerdir…Konuyu Yüksek Makamlarınıza iletmenin gereğine inanmaktayım Paşam. Sayın Candan E.’in Ankara’da bulunması ASIL Devletimizin menfaatleri için önemlidir, vazgeçilmezdir”, bundan bir gün sonra 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay C.Y. isimli kamu görevlisine yazdığı iki mektupta benzer olarak; “…söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında  Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler…Not: Albayım, konuyla ilgili aynı bilgiyi içeren bir notu Paşa’ya iletilmek ve bilgilenmesini sağlamak üzere Yaveri Yarbay Müfit Beyin odasındaki faksa da geçtim…Albayım, Sizleri  aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Sayın C.E. beyin T. C. ANKARA 11.İdare Mahkemesinde açılmış bulunan  2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili dava 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E.  lehine sonuçlanmış bulunmaktadır…söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin  konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da Sayın C. E. lehine sonuçlanmasına bu davanın dayanak ve örnek  teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz eder …C. E.in Ankara’daki görevinde kalması için ikinci davada  yardımlarınızı  beklediğimizi  belirtiyorum…” şeklinde taleplerde bulunmaktadır. 

Bu talepler sonucunda şüpheli M.Şener Eruygur tarafından gerekli talimatların verildiği ve hakimlere davanın istedikleri gibi sonuçlanması için baskı yapıldığı şüpheli Neriman Aydın tarafından daha sonra yazılan teşekkür mektuplarından anlaşılmaktadır: 06.09.2004 tarihinde şüpheli  M. Şener ERUYGUR’a yazdığı mektupta; “Paşam, Sizleri, Yüksek Makamlarınızı hayati aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Mülkiye Baş Müfettişi, Sayın Candan E. Beyin, Ankara 11.İdare Mahkemesinde 2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili açılmış bulunan dava, 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E. Beyin lehine sonuçlanmış bulunmaktadır. … söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da,  bu durumda Sayın Candan E.Beyin lehine sonuçlanmasına dayanak teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz ediyor…Yüksek Makamlarınızın malumları olduğu üzere,  Sayın Candan E.’in  Ankara’da Mülkiye Başmüfettişliği görevinde kalmasının  Asıl Devletimizin ayakta ve hayatta kalması için  önemine   ve gereğine  inandığımızı belirtirken,   Müfettiş olması nedeniyle inanılmaz  bilgi ve belgelerin sahibi Sayın Candan E.  Beyin bildiklerinin, Türk Ulusunun bir gün gereğini yapmak üzere Yüksek Makamlarınız nezdinde kayda alınmasının ehemmiyetine bir kez daha dikkatinizi çekmenin Türklük görevimiz olduğunu hatırlatmak istiyoruz  Paşam. Arz ederiz…NOT: 1-  paşam, bundan sonra elime ulaşacak bilgi ve belgeleri yine size mi yoksa Org.sayın F. T.  paşamıza mı iletmeliyim, bunu izninizle öğrenmek istiyorum” , 18.01.2005 tarihinde yazılan bir diğer mektupta da; “…şahsınıza arz ettiğim Sayın Mülkiye Başmüfettişi C. E.  Beyin  Ankara İdare Mahkemesindeki  iki davasının  da Siz değerli ve duyarlı Türk Komutanının katkıları sayesinde  lehine sonuçlandığını ve İçişleri Bakanlığındaki Başmüfettişlik görevine başladığını Yüksek Makamlarınıza  iletmekten sevinç duymaktayız. Sayın C. E.’in Yüksek Makamlarınıza iletilmek üzere şahsıma ilettiği belgeler  mektubum ekindedir. (Ek no: 3 C. E.) ) Arz ederim.” şeklinde ifadeler kullanılmakta ve mektup ekinde C.E. tarafından elde edilen belgeler bir teşekkür aracı olarak şüpheli M.Şener Eruygur’a sunulmaktadır.

Ergenekon Terör Örgütünün amacına ulaşabilmek ve askeri bir müdahale ile hedefine ulaşabilmek için ülkede bu zemini hazırlayacak kaos ve anarşi ortamı hazırlama gayreti içinde olduğu soruşturmanın bugün itibarıyla ulaştığı noktada net bir şekilde ortaya çıkmıştır. Ülkemizin son yıllarda Avrupa Birliği ile tam üyelik müzakerelerine başlaması, komşularıyla ve ABD başta olmak üzere büyük devletlerle milli çıkarlarımızı gözetecek iyi ilişkiler kurma çabalarının Ergenekon Terör Örgütünü rahatsız ettiği şüphelilerin konuşmalarında görülmektedir. Örgüt bir yandan ülkemizde her fırsatta ve sahip olduğu tüm olanaklarla AB ve ABD düşmanlığını körüklemekte öte yandan bunun başarılması için bir aşama olarak gördüğü Rusya ile daha da yakınlaşılmasını savunmaktadır. Bu bağlamda şüpheli Neriman AYDIN’ın 01.02.2006 tarihinde Akhmed A. isimli şahsa gönderilen e postada; “Bu göreviniz Türk Ulusunun Rusya ile gelecekte bizlerin yönetiminde kuracağı ilişkilerde temel teşkil edecek... Kemal Abimin önderliğinde, Türk Ulusunu uyandırma ve bilgilendirme faaliyetlerimiz son hızıyla  ve büyük coşkular ve katılımlarla devam etmektedir,” yine şüpheli Neriman Aydın şüpheli M.Şener Eruygur’a gönderdiği bir mektubunda; “Türk Ulusunu emperyalist, siyonist AB ve ABD ye sömürge yapmaya yemin etmiş siyasi zihniyetlere..” şeklinde ifadeler kullanmaktadır.


Açıklanan tüm bilgi ve belgeler ile bütün soruşturma işlemlerinden şüpheli Neriman Aydın’ın Kemal Aydın’a bağlı olarak Ergenekon Terör Örgütünde ara yönetici konumunda görev aldığı, TSK ve diğer terör örgütleri içine sızma faaliyetlerini ara yönetici olarak  yönettiği, bir yandan yönlendirme, emir ve talimatlarıyla Türk Silahlı Kuvvetleri içine sızma faaliyetleri kapsamında Kara Harp okulu içinde hücre şeklinde oluşturulmuş örgütsel bir yapılanma meydana getirdiği ve bu yapılanmayı personelin okuldan mezun olduktan sonra da muvazzaf subay olarak görev yaptıkları sırada da TSK içinde devam ettirdiği, onları örgütsel anlamda yetiştirip eğittiği, cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya yönelik olarak faaliyette bulunduğu, bunun gerçekleştirilmesi için ülkede askeri müdahale zemini yaratma çalışmalarının olduğu, örgüt üyelerini devamlı olarak Yürütme ve Yasama organına ve bu kapsamda Cumhurbaşkanına karşı bilinçli bir şekilde kışkırttığı ve hükümetin silahlı bir müdahale ile ortadan kaldırılması gerektiği hususunda sürekli propaganda yaptığı, askerleri Anayasa gereği başkomutanları olan Cumhurbaşkanına ve kanunlara karşı itaatsizliğe teşvik ettiği, bunun dışında üniversiteler, emniyet, basın ve ticari anlamda faaliyet gösteren kişilerle de örgütün amaçları doğrultusunda irtibatlı olduğu, değişik terör gruplarıyla bağlantı halinde bulunduğu, yurt dışı istihbarat toplama görevleri üstlendiği, topladığı bilgi ve belgeleri hiyerarşik yapı içerisinde üstlerine aktardığı anlaşılmakla,

Şüpheli NERİMAN AYDIN’ ın üzerine atılı ERGENEKON Terör Örgütünün ara yöneticisi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/1, 

Cebir ve şiddet kullanarak TBMM’ni ortadan kaldırmaya, kısmen veya tamamen görevlerini yapmasını engellemeye teşebbüs suçundan eylemine uyan TCK’nun 311/1, 

Cebir ve şiddet kullanarak yürütme organını ortadan kaldırmaya teşebbüs etmek suçundan TCK’nun 312/1, 

Askerleri kanunlara karşı itaatsizliğe teşvik etmek suçu nedeniyle TCK’nun 319/1,

Adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçunu iki kez işleme eylemine uyan eylemine uyan  suç tarihinde yürürlükte olan 765 sayılı TCK’nın 232, (5237 sayılı TCK’nın 288)iki kere ayrı ayrı, (mektubun yazılma tarihi 17.08.2004 olduğu göz önüne alındığında zaman aşımının dolmamıştır.)

Kişileri bir suç işleme kararı kapsamında siyasi, felsefi veya ırki kökenlerine bağlı olarak fişlemesi eylemi nedeniyle TCK’nın 135., 43.

3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 
44-şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ 

a-Savunmaları,

Savcılık beyanında;

Askeri liseyi İzmir'de okuduğunu, 4 yıl Ankara'da Kara Harp Okulunda okuduğunu, sadece Neriman ve Şüpheli Kemal Aydın'ı tanıdığını, Şüpheli Kemal Aydın'ı devre arkadaşı Noyan  Çalıkuşu’nun bir seminerde tanıyıp fikirlerini çok beğenerek daha sonra kendisini de tanıştırdığını, 3 yıldır kendileri ile tanıştıklarını, zaman zaman onlarda kaldığını, Kemal ve Neriman Aydın'ın Veli Küçük ve  Ergenekon ile  bağlantılı olduğunu bilmediğini,  Kemal ve Neriman Aydın’ın Genelkurmay Başkanlığı nezdinde hatırlı ve itibarlı şahıslar olduklarını, bu şahıslarla görüşmelerini Genelkurmay Başkanlığının bilmemesi ve askeri istihbaratın kendilerini uyarmamasının mümkün olmadığını, kendilerinin Genelkurmay ile yazışma yaptığını tahmin ettiğini, ancak herhangi bir yazı yazdıklarını da görmediğini, Şüpheli Kemal Aydın’ın kendilerine devletin onlarla görüştüğünü bildiğini ve bilmemesinin mümkün olmadığını söylediğini, üç yıldır kendisi ile görüşmelerine rağmen askeri istihbaratın uyarmadığı için kendisine güvendiklerini, kendisinin bilge bir insan olduğu için halen de güvenmekte olduklarını, onunla ilişkilerini bilinçli olarak yaptıklarını ve bu ilişkilerini tesadüfen yapmadıklarını, kişiliğini iyi tanıdıkları ve sevdikleri için görüştüklerini, illegal bir görüşmeleri olmadığını abi-kardeş ilişkisi içerisinde görüştüklerini,

Noyan Çalıkuşu, Eren Mumcu, Önder Koç, Hasan Hüseyin Uçar’ın devresi ve sınıf arkadaşları olduğunu Yaşar Solmaz'ın da Harp Okulundan alt devresi olduğundan tanıdığını, Noyan Çalıkuşu ve Eren Mumcu'yu askeri liseden tanıdığını, samimiyetlerinin o dönemden beri olup göreve başladıktan sonra da irtibatlarının devam ettiğini,

 Durmuş Ali Özoglu'nu "Şifre çözüldü", "Ermeni Fransız ilişkileri" gibi kitaplarını okuduğu için tanıdığını, bir keresinde Şüpheli Kemal Aydın'ın evine gittiğinde kendisini gördüğünü,

 Şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ın evine daha çok Noyan Çalıkuşu ile gittiğini, diğer arkadaşlarının bir iki kez kendisiyle birlikte gittiklerini, fazla irtibatları olmadığını,

Şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ın evine gittiklerinde genelde günlük konuşmalar, tarihi konuşmalar ve Mustafa Kemal Atatürk ile alakalı konuşmalar yaptıklarını,

Şüpheli Neriman Aydın'ın ikametinde yapılan aramada ele geçen ve bazı şahısların isimleri ve telefon numaralarının yazılı olduğu belgede yer alan isimlerin bir kısmının askeri öğren olabileceğini, ancak Şüpheli Kemal Aydın’ın evine gelmediklerini, bu listenin ve el yazısının kendisine ait olmadığını, Neriman’ın da bu liste ile alakalı olduğunu zannetmediğini,

Neriman Aydın’ın ikametinde ele geçirilen ve askeri öğrenci olduğu anlaşılan bazı isimlerin altına disiplin puanlarıyla ilgili açıklamalar yazılı olan evrakın Neriman’ın evlerine gelen askeri öğrencilere ait olduğunu içeriği hakkında bilgi sahibi olmadığını, diğer bir dokümanda adı geçen şahısları tanıdığını, Harp Okulunda Bölük Komutanı olduğu için bu çocuklarla ilgilendiğini, o puanları kendisinin tuttuğunu, listenin oraya gittiği zaman orada kalmış olabileceğini, aralarında ayrılmak isteyen bazılarının ikna edilmesi için Şüpheli Kemal Aydın’la fikir alışverişi yaptıklarını, nitekim o listeden ayrılan olmadığını,

Noyan Çalıkuşu ile kendisi dışındaki şahısların Şüpheli Kemal Aydın'ın evine bir kere gittiklerini, onları kendilerinin götürdüklerini, Şüpheli Kemal Aydın'a bazı bilgi amaçlı sorular sorduklarını, onun da kendilerini bilgilendirdiğini, 

Şüpheli Kemal Aydın’ın derin devletin adamı olduğuna ilişkin hiçbir yerde arkadaşlarına bahsetmediğini, Derin Devlet diye bir şey bilmediğini, ağabeyi Volkan Çelebi’nin  İstanbul’da olduğu için kendisinin Şüpheli Kemal Aydın ile irtibatlarını algılayamadığını, emekli olan babasının Şüpheli Kemal Aydın’ı fazla bilmediğini, toplumda bilgi kirliliği olduğundan kendisinin görüşmelerinden rahatsızlık duymuş olabileceğini, ancak derin devlet tabirini kullanmalarının şuuraltı kirlenmesi sonucu olduğunu, Kurtlar Vadisi izleyen bir ülkede bu tür varsayımların normal olduğunu, Şüpheli Kemal Aydın’ın derin devlet ile irtibatı olduğunu zannetmediğini, hafta sonları bazen bir gün Şüpheli Kemal Aydın’ın evinde kaldığını, 

Bir telefon görüşmesinde Neriman’la konuşurken söylediği “telefonuma virüs girdi, düşman boş durmuyor” sözünün espri amaçlı olduğunu, başka bir görüşmede de bir askeri öğrencinin hakkında yapılan soruşturmada yapacağı savunmayla ilgili Şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ın öğütlerde bulunduğunu,  

Bir kurmay subayla ilgili Neriman Aydın’la yaptıkları telefon görüşmesinde, Türk Milliyetçiliğini kabul etmeyen bir kişiyi Neriman’la konuştuklarını,

Yine bazı askeri şahıslar hakkında Neriman’la yaptığı bir görüşmeyle ilgili olarak; o görüşmede rapor vermediğini, kendisi askeri şahıslarla ilgilendiği için bunları bilmesi gerektiğinden, emekli orgenerallerle bu konuları görüşebileceğini düşündüğünden anlattığını, 

Şüpheli Kemal Aydın’la yaptıkları bir konuşmayla ilgili olarak; Şüpheli Kemal Aydın’ın sürekli brifing verdiğini, ona Cumhuriyet Mitingini sorduklarını, “bizim ile alakası var mı” derken mitingdekilerin çoğunu tanıdığı için organize eden kişilerin kim olduğunu sorduğunu, mitingde Doğu Perinçek’in olup olmadığını bilmediğini,   

Yanında olduğu sırada Noyan’ın Durmuş Ali Özoğlu ile yaptığı telefon görüşmesiyle ilgili olarak; kendisi yaşlı olduğu için nöbeti onlara devredeceğini, Mustafa Kemal "kurmay olmasaydım bu mesleği bırakırdım" dediği için Durmuş Ali Özoğlu’nun onlara bu konuda telkinde bulunduğunu, ondan önce de kararının bu yönde olduğunu,

Durmuş Ali Öoğlu ve Noyan Çalıkuşu'nun derin devlet olarak söylediği konuyla ilgili olarak Noyan’ın derin devlet tabirinden devletin derinliği vardır şeklinde izah ettiğini, ayrı bir derin bir devlet olmadığını, kendilerine özellikle Özel Kuvvetler’i tavsiye etmesinin tatmin olmaları açısından olduğunu, Özel Kuvvetler ve kurmaylığın askeriyede önemli olduğunu, kendisinin de bu yüzden helikopter pilotu olduğunu, Noyan Çalıkuşu'nun da kendini Özel Kuvvetler’e hazırladığını komando kursunu tamamladığını, bu yönde gayret ettiğini,

Tamamen mesleğiyle ve göreviyle ilgili konuları Durmuş Ali Özoğlu ile paylaşmasının nedenini açıklarken; kendisi yazar olduğu için ve arada pilotlarla da görüştüğü için kendisine bazı taktikler verip tecrübelerini anlattığını, görüşme içinde geçen "direkt sizle irtibatı bizim için daha uygun onlar üzerinden haberleşmeyi düşünüyoruz yani bu manada" sözleriyle kendisi ile konuştuğu taktirde şüpheli Kemal Aydın üzerinden konuşmayı kastettiğini ve mesleki konularda bilge kişiliğinden istifade etmeye çalıştığını,
Noyan Çalıkuşu ile yaptığı bir görüşmeyle ilgili olarak; bu görüşmenin espri konusu olduğunu, askeri helikopterle sivil şahsı alıp gelmenin mümkün olmadığını, şüpheli Kemal Aydın askeri bir şahıs olmamasına rağmen askerin kayıtsız şartsız bağlandığı konusuyla ilgili "Kemal amca bizi böyle yetiştirdi" derken, şüpheli Kemal Aydın’ın bilge insan olduğu için kendilerini felsefi olarak asker mantığı ile yetiştirdiğini,

Onur Demiroğlu’nun terhis olmuş bir er olduğunu, İstanbul'da çaycılık yaptığını, Demiroğlu’nun kendisini sevdiği için paşam diye hitap ettiğini,  kendisine toplumsal haber.com adlı internet sitesini takip etmesini söylediğini, bu kitapları tavsiye etmek için mezun olduğu okula gidip okul müdürüne tavsiye etmiş olduğunu,

Şüpheli Kemal Aydın tutuklanınca kendilerinin şahit olarak dinlenmelerini istediğini, Noyan Çalıkuşu’na bu konuda bilgisi olup olmadığını sorduğunu, telefonları dinlendiği için bazı konuları yüz yüze görüşeceklerini söylediğini,

Neriman Aydın’ın telefonuna şüpheli Kemal Aydın tutuklandıktan sonra ihtiyaçları olursa yardımcı olmak için mesaj attığını,

Hasan Hüseyin Uçar’ın “yargıya güvenimiz de fos çıktı” derken yargıda tanıdıkları kimse olmadığını kastettiğini, Kemal Aydın’ın resminin gazetede çıktığı için cezalarını bulurlar diye konuştuğunu,

Bodrum’a görev amaçlı gittiklerini, orada gördükleri itibarın kaynağının şüpheli Kemal Aydın’ın kendisi olduğunu, komutanlarla çeşitli defalarda görüşüldüğünü, askeri istihbaratın ve diğer komutanlarının kendilerine bu konularla ilgili uyarıda bulunmadıklarını, bu kişilerle ilişkileri hakkında her hangi bir tehlikeyi işaret etmediklerinden ve gerek istihbaratın gerekse sıralı sicil amirlerinin onları uyarmadıklarını, eğer ortada böyle bir terör suçu varsa askeri istihbaratın üç senelik periyod boyunca bunları pas geçmeyeceğini,  

Bu olaylar olduktan sonra kendilerini Genelkurmay’da görevli Eğitim Öğretim Başkanı M.B. Paşa’nın birliklerini ziyaret ettiğini,  görüştükleri kişilerden haberdar olduklarını onlarla ilgili tehlikeli bir durum olduğunda kendilerini ikaz edeceklerini ama böyle bir durum olmadığını, Genelkurmay Başkanının onlara selamlarını ilettiğini, 

Doğukan adlı Harp Okulu öğrencisini Maltepe Askeri Lisesinde tanıdığını,

Noyan Çalıkuşu ile Hamza Demir’in aralarında yaptıkları bir görüşmede; Hamza Demir’in özel bir telefon hattı aldığını kimsenin üzerine kayıtlı olmadığını artık bu hatla görüşme yapacaklarını söyleyerek "Bir tane de Çelebi'ye aldım" dediğini, Noyan Çalıkuşu’nun da "Bundan benim de almam lazım" dediği, Hamza Demir'in "H.'ın babası yapıyo, ona ben telefon açıyım da bir tane de sana ayarlasın, Hacıbektaş’tan ayarlıyorlar" dediği, Noyan Çalıkuşu'nun da "Tamam Çelebi’ye verirsin sen uğraşma, Çelebi halleder o zaman" dediği konuşmayla ilgili olarak; cevaben kendisinin özel bir hat kullanmadığını aynı numarasının geçerli olduğunu,

H.C.Ü.’ın, şüpheli Kemal Aydın’ın Eskişehir' de tanıdığı Hacıbektaş'lı bir üniversite öğrencisi olduğunu, şüpheli Kemal Aydın’ın bu şahsın babası ile ilişkili olduğunu, H.’ın, Hacıbektaş'tan telefoncu arkadaşından isimsiz cep telefonları alıp verdiğini, Hamza Demir’in kendi tasarrufu ile böyle bir telefon aldığını itibar etmediği için kullanmadığını, böyle bir telefon almadığını Noyan'a göndermediğini kendi özel hattı olmadığını, örgütsel bir durumu olmadığını,

Bir konuşmada Yaşar Tozkoparan ile Harbiye’den ayrılmak isteyen çocuklarla ilgili konuştuklarını, bu çocukların Yaşar Tozkoparan’ın arkadaşları olduklarını beyan etmiştir. 
Şüpheli Kemal Aydın'la kendi aralarında yaptıkları bazı görüşmelerde şiddet kullanmaktan kan dökmekten ve sık sık hesap sormaktan bahsettikleri hususuyla ilgili olarak; darbeci bir zihniyetleri olmadığını, devleti yıkmak değil yaşatmak için gerekeni yapacaklarını ölürüz veya öldürürüz sözleriyle açıkladığını,
Hasan Hüseyin Uçar’la yaptıkları bir görüşmede sarfettiği “Bizim için o Amerika’da adam öldürmek daha kolay, sen hiç merak etme, oranın yarısı sokaklarda yatıyor, verirsin 100 doları, onlar şimdi kaçacaklar oralara ama, asıl orda öldürmek daha kolay, merak etme sen." sözleriyle ilgili olarak; devlet için Amerika'da hain öldürmenin daha kolay olduğunu, oluşum derken Harp Okulunda komutana çalışan ispiyoncuları kastettiklerini, kuş derken de acemi ve her şeyi komutana anlatan kişileri kastettiklerini, argo tabirle onların kafasının kopartılacağı derken onları sevmediklerini söylediklerini,

Kendisinin “Bu adamları kanında boğacağız” diye bir şey söylemediğini,  “Hainlerin cezasını biz subay olarak her zaman vereceğiz” diyerek söylediğini, hedefinin Genelkurmay Başkanı olunca ülkeyi milleti şaha kaldırmak olduğunu, Ağustos ayında gerçekleşmesini istedikleri ve bekledikleri konuyla ilgili olarak o tarihte şüpheli Kemal Aydın'ın çıkacağını düşündüklerini, hain olarak gördüklerine ceza olarak ölüm cezasını uygulayacağı İhanet-i Vataniye Kanunu uygulayacağını söylediğiyle ilgili olarak ta hainlere ölüm cezası vereceğim derken devletin böyle bir şey vereceğini söylediğini, 

Noyan Çalıkuşu ile yaptığı konuşmada geçen "30 Ağustos’ta tanklarla mı gelecen, beş gün önceden çık o zaman, helikopter tank iş birliği yapalım seninle, resmî geçitte tank geçmiyor mu geçiyor, resmi, Başbakana Cumhurbaşkanına selam vereceğiz demi, yoksa yanlış anlamasınlar yani" sözleriyle ilgili, orada herhangi bir şey ima etmediklerini, tanklar ve helikopterlerin geçeceğini söylediklerini,

Noyan Çalıkuşu ve Yaşar Tozkoparan ile yaptığı görüşmedeki sözleriyle ilgili olarak; telefonlar dinlendiği ve içeride olan kişilere zarar vermemek için böyle konuşulduğunu, yavaş yavaş düzelecek derken Harbiye'deki eğitim seviyesinden bahsettiğini,

M.D.'yu ismen tanıdığını, hiç görüşmediğini, Kemal ve Neriman Aydın’ın ayda bir bu şahıs ile görüşüp zaman zaman ona da bu şahıstan bahsettiklerini, onun sohbetlerinde Mustafa Kemal'i anlatan aydın ve devletin yanında yer alan bir Allah dostu ve aziz olduğunu, tarikat şeyhi olmadığını,

Hizb-ut Tahrir ile bir alakası olmadığını, istihbaratçı olduğunu, istihbarat amacıyla hareket ettiğini, o örgütü çökertmek için devlete yardımcı olmak düşüncesinde olduğunu, bu anlamda Ankara'da taksicilik yapan Süleyman Solmaz adlı biri aracılığıyla kendi mesleğini belirtmeden görüştüğünü, onlardan kitap aldığını, bunları şüpheli Kemal Aydın’a kendisinden bu konuda görüş almak için gösterdiğini, Kemal’in bunu incelerken tutuklandığını,

Şüpheli Neriman Aydın'ın ikametinden ele geçen hakkında Ankara 1 nolu DGM'nin 17.01.2003 tarih 2003/82 sayılı kararı ile toplatma ve el koyma kararı olan “Hizb-ut Tahrir” isimli kitap hakkında, bu kitapları onlardan görüş almak için  götürdüğünü, öncelikle komutanlarına götürmeme sebebinin kendilerinin bilge insan olmaları dini konuları çok iyi bilmeleri ve tehlikeleri söyleyip bu konuda kendisini aydınlatmaları olduğunu,

Şüpheli Neriman'ın bilgisayarında çıkan ve Hizb-ut Tahrir örgütüne ait olduğu değerlendirilen toplam 8 sayfadan oluşan çok sayıda isimlerin yazılı olduğu listeyi Neriman’ın bilgisayarına kendisinin yüklemediğini, sadece iki kişinin ismini verdiğini, bunu devletin araştırması olabileceğini, 

Şüpheli Neriman'ın ikametinde yapılan aramada, ele geçirilen bir not kağıdındaki, üst kısmında "Hizb-ut Tahrir" yazan, bunun altında "Süleyman", "Ulus Kiler çarşı girişindeki Türkcell telefoncu Rıza arkadaşı", "Keçiören Sanatoryum konuşma yerleri", "Her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı", "Aşama aşama hazırlık", "Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var", "Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var", "CD leri kalabalık ortamda izleyin", "Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi" yazan notların kendisine ait olduğunu, taksicinin vermediğini, onların yapısını gizlice araştırdığını,  

Şüpheli Kemal Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun yaptıkları görüşmede; Kemal'in "Benim Özel Kuvvetlerim, Hizb-ut Tahrir’in belgelerini falanı filanı topladı valla…taksici şoförle konuşurken Hizb-ut Tahrirci olduğunu anladı, telefonunu aldı ondan o bizim çiroz…Ondan sonra o Noyan’la birlikte Cumartesi Pazar kayda aldılar resimlerini çektiler adamın” dediği, Durmuş Ali’nin "Mehmet Ali mi becerdi bu işi" dediği, Kemal'in de "He Mehmet Ali, abi ben sana söyliyim o çocuk valla geleceğin genelkurmayı" dediği konuşmayla ilgili olarak; belgeleri onun için temin etmediğini, ondan emir almadığını, kendisine verdikten sonra konuyu Durmuş Ali'ye anlattığını, kendisini Özel Kuvvetler ve kurmaylığa yönlendirdiği için, öyle olmalarını istediği için öyle konuşmuş olabileceğini, onların resimlerini Noyan’la  birlikte cep telefonuna çektiklerini,  CD' ye aldıklarını, aradan 2 aylık süre geçmiş olduğu halde bu kadar uzun süre konuyu komutanlarına iletmemesinin nedeninin konunun olgunlaşmasını beklemesi olduğunu,

Süleyman Solmaz’a "Abi arkadaşların gelmeleri yarın belli olacak ev değil de kizilayda" şeklindeki telefon mesajını kendisinin çektiğini, evde görüşmek tehlikeli olacağı için Kızılay'da bir yerde görüşmek istediğini, güvenlik için yanına birkaç arkadaşı da alacağını söylediğini, o arkadaşının Noyan olduğunu başka bir arkadaşı da alacağını,

Süleyman’ın kendisini ısrarla eve sohbete çağırdığını, onu reddettiğini, Noyan’la yaptığı görüşmede; Noyan’ın "buluşacan mı o elemanlarla" dediği, kendisinin “o elemanlar ev olmazsa olmaz diyolar kızılay olmaz diyolar…Dışarı çıkıyom ben Kemal amcayı görürsem öyle..Olmazsa eve giderim" dediği konuşmayla ilgili olarak; orada Kemal abi ile görüşüp olmazsa eve giderim derken Kemal beyin evine gideceğini kastettiğini, Hizb-ut Tahrircilerin evine gitmeyi kastetmediğini,

Neriman Aydın ile yaptığı görüşmede; "Noyan’ı soruyorsunuz herhalde, neyle ilgili konuşacaksınız Neriman teyze" dediği, Neriman’ın "Bu çocukları sordun ya akşam gece, o konuda daha fazla bana ayrıntı vermek zorundasınız.  İşin esasını anlamalıyım ki yazabileyim yoksa yazamam" dediği, kendisinin "bir konu daha var Neriman Teyze şimdi yani bu şeyler vardı ya bize vermiştin, Süleyman. Diyor ki bugün saat 08:30’da Sanatoryumda toplantı var, katılmak istersen diyo istediğin soruların cevabını bulabilrsin filan." dediği, Neriman'ın da "Gidebilecek misin? Hiç bir şey yapmayacaksın, sadece haber verip izlemeye gideceksin, sen sadece orda not tutacaksın, başka bir şey yapmayacaksın" dediği, kendisinin "normalde yasa dışı" dediği, Neriman’ın "Öyle mi o zaman orda katılan doktorlardan teğmenlerden biri yapsın yani arkadaşlarınızdan biri yapsın o işi, katılsın. Siz akşam gelebilirseniz gelin, ben bi ayrıntılı şu konuyu konuşalım. Böyle gönderemem böyle, size sormam gereken şeyler var." dediği konuşmayla ilgili olarak; bu konuda Neriman’a danıştığını, onun da oraya gidip not almasını söylediğini, yanına gitmediğini, özel görüşme yapmadığını beyan etmiştir. 

Ankara’da ikametinde bulunarak el konulan ve içersinde, "Hakan Abi" isimli klasör içersinde; "Recep Tayip Erdoğan’ın başkanlığında kurulan 59. AKP hükümetinin portesi" başlıklı belge ve eklerinde, Bakanlar, Milletvekilleri, bürokratların isimlerinin bulunduğu, her ismin altında şahıslarla ilgili bilgiler verildiği, bu bilgilerde "cemaatçi tarikatçi, şeriatçı, Kürtçü, mason" gibi fişlemeler yapılmış CD.nin kendisine ait olmadığını,

Aramada bulunan 4 sayfadan oluşan, "Sevgi Erenerol, Türk Ortodoks kilisesi, Babası papa Eftim'e madalya verilmiştir" şeklinde el yazısı ile bazı notlar bulunan doküman ve "Org. M. Şener Eruygur, Jandarma Genel Komutanı  Ankara, 05.03.2004" başlıklı doküman sorulduğunda; belgelerin ve dokümanın kendisine ait olmadığını, yine aramada bulunan, üzerinde “Hükümet Devirme Tekniği” isimli bir kitabın kendisinde olmadığını, 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile hiçbir alakası olmadığını, her türlü faaliyetlerinin Genel Kurmay'ın bilgisi dâhilinde olduğunu, M.B. paşanın gelip “Biz bu kişileri tanıyoruz. Bunlarla görüşmenizde sizin için sakınca görmüyoruz. Genelkurmay Başkanının selamı var, gözlerinizden öperim dediğini” ilettiğini, şüpheli Kemal Aydın tutuklanmadan önce komutanları ile sohbetlerinde kendisinden bahsettiğini, komutanlarından H. yüzbaşı ile konuştuğunu, kendisine bu adamlardan bahsettiğini beyan etmiştir.

Sorgu beyanında;

C.Savcılığı ifadesine benzer şekilde; suçlamaları kabul etmediğini, Ergenekon Terör Örgütünün varlığını kabul etmediğini, 3 yıldır şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile görüştüğünü, bu şahısların Genelkurmay Başkanlığı nezdinde itibarlı şahıslar olduğunu, şüpheli Kemal Aydın’ın Genelkurmay Başkanlığına yazmış olduğu mektuplar olduğunu,  kuvvet komutanları ile bağlantıları olduğunu,  bu kişilerin terör örgütüyle ilgili olmaları halinde askeri istihbaratın bunları bilmemesinin mümkün olmadığını,  eğer bunlar terör örgütü mensubu olsalardı askeri istihbaratın kendilerini uyaracağını ve bu şahıslarla görüşmeyeceklerini, şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile görüştükleri basına aksedince M.B. paşanın çalıştıkları birimde ziyaret ettiğini, paşanın olayla ilgili bilgisinin olduğunu bu kişileri tanıdığını bu kişilerle görüşmelerinin hiçbir zararının olmayacağını iyi insanlar olduğunu söylediğini, Genelkurmay Başkanının selamını ilettiğini,  Şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ın evine hafta sonları gidip kaldıklarını, genelde Noyan Çalıkuşu ile birlikte gittiklerini, Eren Mumcu ile de Yaşar’la da birlikte gittiklerini, Hasan Hüseyin ile dışarıda kafede görüştüklerini, şüpheli Kemal Aydın’ın bilge bir insan olduğunu, genelde  Mustafa Kemal’in tarihi, dini ve milli yönlerini konuştuklarını, 

Durmuş Ali Özoğlu’nu şüpheli Kemal Aydın’ın evine gittiklerinde gördüğünü, orada tanıdığını kitaplarını okuduğunu 2 kez karşılıklı 2 kez de telefonla görüştüklerini,

Neriman Aydın’ın ikametinde ele geçirilen dokümanı kendisinin unutmuş olabileceğini, bu belgede yazılı isimlerin altına disiplin puanları ile ilgili açıklamaların bu kişilerin bölük komutanlığını yapması nedeniyle tuttuğu çetele olduğunu,

Şüpheli Kemal Aydın, Neriman Aydın, Durmuş Ali Özoğlu ve diğer şüpheliler Eren Mumcu, Noyan Çalıkuşu, Yaşar Tozkoparan, Hasan Hüseyin Uçar ile yapmış olduğu telefon görüşmelerinin doğru olduğunu onları tekrar ettiğini,

Hamza Demir’i şüpheli Kemal Aydın’ın Salon Buluş Kafe’de tanıştırdığını, hal hatır sormak için bir iki kez telefonla görüşmüş olabileceklerini,

M.D. hocayı şahsen tanımadığını ancak Kemal ve Neriman Aydın’ın bu hoca ile görüştüklerini ve onlara da bu şahıstan bahsettiklerini, kendisinin Allah dostu olduğunu bildiğini,

Kızılay’dan eve giderken taksi şoförü Süleyman’ın Hizb-ut Tahrir terör örgütü hakkında propaganda yaptığını, Türkiye Cumhuriyeti’nin yüzüncü senesini göremeyeceğini söylediğini, bu şahsa kendini tanıtmadığını, taksici Süleyman’ın kendisine Hizb-ut Tahrir ile ilgili kitaplar verdiğini, bu kitapları Şüpheli Kemal Aydın’a götürdüğünü, daha sonra şüpheli Kemal Aydın tutuklanınca kitapların götürüldüğünü,  

İkametinde el konulan üzerinde belgelerin yazılı olduğu CD’nin ona ait olmadığını evinden çıkmadığını beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin Ankara ili Yenimahalle ilçesi Prof.Dr.Ahmet Taner KIŞLALI Mah. Hayranbolu caddesi konut apartmanı S-A 6/29 sayılı adreste yapılan aramada;
1-“Aslı BERK” yazılı içersinde, "HAKAN ABİ" isimli klasör içersinde; "Recep Tayip ERDOĞAN m başkanlığında kurulan 59. AKP hükümetinin portesi" başlıklı belgede ve eklerinde bulunan belgelerde, Bakanlar, milletvekilleri, bürokratların isimlerinin bulunduğu, her ismin altında şahıslarla ilgili bilgiler verildiği, bu bilgilerde "cemaatçl tarikfitçi, şeriatçı, Kürtçü, mason" gibi fişlemeler yer aldığı,

2- Üzerinde “belgelerim” yazılı CD içeriğinde, Neriman AYDIN’ in çeşitli şahıslar hakkında' hazırlanmış bilgilerin olduğu,

3-Üzerinde “Neriman AYDIN” yazılı CD içeriğinde Neriman AYDIN tarafından Sevgi ERENEROL, Rauf DENKTAŞ, Sayın (E.Albay) Hüseyin MÜMTAZ, Sayın Nuh Mete YÜKSEL, JANDARMA GENEL KOMUTANLIĞI (Yrb. Müfit Bey'in Dikkatine), Sayın Prof.Anıl ÇEÇEN, Ankara, 19.08.2003 BÎLGÎ NOTU (paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu), Sayın Tayyip YELEN (UGB Yeniden Kuvay-ı Milliye Genel Sekreteri), Org. Şener ERUYGUR JANDARMA GENEL KOMUTANI, E Jan. Tuğgeneral Veli Küçük, Sinan AYGÜN ATO BAŞKANI. Saym Dr.Necip Hablemitoğlu, Sayın Doç.Dr.Şengül Hablemitoğlu, Saym Orhan AĞAÇLI, Sayın Erol MÜTERCİMLER, Sayın Binbaşı Selim BAŞ, Saym ATİLLA İLHAN, JD.KD.ALBAY CENGİZ YILDIRIM, Saym Kemal Aydın, Sayın Namık Kemal Zeybek, Sayın Mustafa KİMLİ USİAD GENEL BAŞKAN YARDIMCISI, Sayın Hugo Chavez VENEZUELA DEVLET BAŞKANI, Sayın Muharrem KILIÇ CHP Malatya Milletvekili, Sayın Selami YİĞİT CHP Kars Milletvekili, Sayın Tümgeneral Sabri DEMIREZEN gibi daha birçok şahsa yazılmış davet mektupları,

4- 5 sayfalık "Selamlar" ibaresiyle başlayıp "Not lütfen bu notum isi bitince imha edilsin " şeklinde biten, yine ekinde el yazısı ile yazılmış dini içerikli notlar bulunan evrak,

5- 4 sayfadan oluşan, "Sevgi ERENEROL, Türk Ortodoks kilisesi, ... Babası papa Eftim'e madalya verilmiştir" şeklinde el yazısı ile bazı notlar bulunan doküman, 
6- 6 sayfalık oluşan "Org.M.Şener ERUYGUR Jandarma genel Komutanı Ankara 05.03.2004" başlıklı belge, 
   7- “HÜKÜMET DEVİRME TEKNİĞİ” isimli Varlık Yayınları tarafından çıkarılmış Cruzıo MALAPARTE tarafından yazılmış 187 sayfadan oluşan kitap elde edilmiştir. 

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’ den el konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

 “Org. M. Şener ERUYGUR Jandarma Genel Komutanı Ankara 05.03.2004” ibaresiyle başlayan “…bu hareketten kararlıyız paşam bilgilerinize arz ederim.” ibaresiyle biten 6 sayfa bilgisayar çıktısı dokümanın içeriğinde; 05.03.2004 tarihli Neriman AYDIN imzalı Mehmet Şener ERUYGUR’a hitaben yazılmış 6 sayfalık yazının ilk bölümlerinde Neriman AYDIN’ın 1996–1999 yılları arasında Almanya’da bulunan Ziraat bankası Köln Şubesindeki görevi süresinde şahit olduğunu söylediği iddialarla ilgili yazıların bulunduğu, PKK’lıların ve Milli Görüş teşkilatlarının bu bankaları kullanarak Türkiye’deki yandaşlarına yüklü miktarda para aktardıkları, bu duruma Alman Hükümetinin seyirci kaldığı ve destek verdiği, Almanya’daki Ziraat Banka Şubelerinin Türkiye’nin değil, Almanya’nın menfaatleri doğrultusunda yönetildiği şeklinde iddiaların bulunduğu, dökümanın 5. sayfasında M. Şener ERUYGUR’a hitaben “… Türk Milletine gizli öncülüğünüz bunların defterlerini dürmemize yetecektir.”şeklinde ifadelerin yer aldığı, dokümanın devamında Kıbrıs’ın önemli olduğunu ve sahip çıkılması gerektiğini içeren ifadelerin bulunduğu, dokümanın son kısmında “Not: Paşam, size Ağustos 2003 ayında bahsettiğim Türk Ulusunu uyandırma hareketimize devam etmekteyiz ve son derece olumlu sonuçlar almaktayız. Bu harekette kararlıyız Paşam. Bilgilerinize arz ederiz…? yazdığı,

 (1) den (3) e kadar numaralandırılmış “Selamlar şu an son 10 yıldır” ibaresiyle başlayan “Not lütfen bu notu işi bitince imha edilsin” ibaresiyle biten yazının sonunda herhangi bir isim ve imza bulunmayan 3 sayfalık bilgisayar çıktısı dokümanın içeriğinde; Doğu kırsalında (arkadaşları olduğunu belirttiği) birçok Devrimci Yol ve sempatizanı ile Tikko ve sempatizanı grubun Kürt gruplarla çatışmaya girerek savunma ve saldırı içersinde yer aldıklarını ve hayatlarını kaybettiklerini, Türk sosyalist grupları Türk askeri adı altındaki Oligarşik yapıdan ayrı olarak kendi silahlı kuvvetlerini oluşturduğunu, bu insanların asker ile aynı kulvarda olmamak için de ellerinden gelen çabayı verdiklerini, askerle çatışmamak için bazen kendilerini lav ettiklerini, bazen çıkmaza girdiklerinde bölgeyi terk ederek askeri karşıtı olmadıkları gibi yanlısı da olmadıklarını tercih ettiklerini belirtmekte yazının ilerleyen bölümlerinde Genel Kurmay için “kendini yaşadığı coğrafyadan ayrı bir kimlik ve statüye bürüyerek halkının her geçen gün köleleştirilerek sermayeye hizmet etmesine çalışanlar” değerlendirilmesinde bulunulduğu, yazının ikinci sayfasında yazıyı yazan kişinin kendisini “Kemal Abi” diye bahsettiği kişinin içerisinde bulunduğu, zaman zaman sohbetler yapılan bu kitlenin içerisinde etkin olan yapının ortasında bulunan birisi olarak gördüğünü, yazının 3. sayfasında Kemal AYDIN’ın kişiliğinin kendisi tarafından sorgulanamayacak boyutta olduğunu, Kemal AYDIN’ın ideolojisinin, kimlerle beraber olduğunun ve Kemal AYDIN’ın beraber olduğu insanların onun kadar onurlu ve temiz olup olmadığını sorgular nitelikte soruların bulunduğu ve bu soruların yazının yazıldığı kişi ve Kemal AYDIN tarafından yanıtlanmasının talep edildiği yazılar olduğu, 

Dokümanın 1. ve 3. sayfasının arka yüzünde el yazısı ile yazılmış ve bu yazıya cevap olduğu değerlendirilen yazıların bulunduğu, 


EK-(3) “İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Sayın Başkanlığına” ibaresi ile başlayıp, “Mehmet Ali ÇELEBİ” ibaresi ile biten 1 sayfadan ibaret olan bilgisayar çıktısı incelendiğinde; İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığına hitaben yazılmış, 11.07.2008 Tarihli, altında Mehmet Ali ÇELEBİ’nin imzası bulunan 1 Sayfalık bilgisayar çıktısı olduğu, Mehmet Ali ÇELEBİ tarafından yazılan dilekçede; tutuklu bulunan Kemal AYDIN ve D.Ali ÖZOĞLU ile ailevi yakınlığı ve dostluk düzeyinde ilişkilerinin bulunduğunu, bu kişilerle olan ilişkilerinin TSK ve komuta kademelerinin bilgisi ve izlemi dahilinde olduğunu, bu kişilerin herhangi bir terörist örgütle bağlantılarının olması durumunda taraflarına bildirileceğini ve bu suretle irtibatlarının olmayacağını, hem kendisinin hem arkadaşlarının bu kişilerle dostluklarının halen devam ettiğini, kendisi ve arkadaşları aracılığı ile Orduya sızma değerlendirilmesinde bulunulmasının şahsı ve TSK açısından telafisi güç sonuçlar doğuracağını, bu insanların vatansever ve dürüst insanlar olduklarını, bunun dışındaki değerlendirme ve yargıların kendilerini üzdüğünü, halen TSK bünyesinde görev yaptıklarını, komutanlarının emir ve gözetiminde tüm ilişki ve dostluklarını devam ettirdiklerini, durum bu şekilde iken bunun dışında yapılacak değerlendirmelerin hem bu kişileri hem de kendilerini ve TSK’yı yaralayacağını belirttiği dilekçe olduğu,

“Hükümet Devirme Tekniği” adında (187) sayfadan oluşan yazarı Curzio MALAPARTE olan Varlık Yayınlarına ait kitap hakkında yapılan araştırmalarda, Söz konusu kitap hakkında şu ana kadar herhangi bir yasaklama ve el koyma kararının bulunmadığı, içeriğinde ise, Bolşevik ve Faşist ihtilalleri gibi örnekler verilip başlıca hükümet devirme hareketlerinin tarihçesinin çizilerek, ihtilal yapanların hükümetlerin hangi zayıf yanlarından yararlandıklarını anlatan kitap olduğu,

EK-(4) “Türk Güv. Güçleri Ortodoks Kilisesi” ile başlayan “kendini ölümsüzleştir” ibaresi ile son bulan 1 den 21 e kadar numaralandırılan el yazısı ile yazılmış notlar incelendiğinde;

9. sayfasında “Veli Küçük hariç KERİNÇSİZ ….ulusalcı”, 

17. sayfasında “T.C Devleti aciz değildir onu yönetenler hain ve alçaktır.”,

6. sayfasında “Türk subayı bazı gerçekleri de kabul etmek lazım Güçsüzüz; Soner”  yazısının bulunduğu, çeşitli el yazısı ile yazılmış ve bir toplantı sırasında sorulan soruların yazıldığı notlar olabileceği değerlendirilen doküman olduğu,

 EK-(5) “Hz. İbrahim” ibaresiyle başlayan “saygı duysun” ibaresiyle son bulan 1 ve 2 numarasıyla numaralandırılmış doküman incelendiğinde;

1. sayfasında Hz. İbrahim’in Hz. İsmail’i kurban etmesi olayı ile ilgili notların yazılı olduğu,

2.sayfasında “Veli Paşanın yemini var içeri girmiş dışarı çıkmış toprağın içine girmiş ne fark eder, %99 yanlış yapıyorsa bu doğru” yazısının bulunduğu el yazısı notların olduğu, 

EK-(6) “Neriman Teyze” “Em. Subay + Oktay SİNANOĞLU” ibaresiyle başlayan  “madalya vermiştir.” İbaresi ile biten arkalı önlü el yazısı ile yazılmış, 1 den 6 ya kadar numaralandırılmış doküman incelendiğinde;

1 numarası verilen not kağıdında Neriman Teyze (altı çizilmiş), Em. Subay + Oktay Sinanoğlu… okumayacak yazılı olduğu,

3. sayfanın arka yüzünde daire içine alınmış “Türk Vatanı için doğru düşündüğümüzde tehlike teğmenken de var Gnk. Bşk. iken de var, Eşref Paşa’nın hayatına kastedenler T.C. temsil noktasının en yükseğinde oturan Türk Milletini… İşbirliği yapıp rütbesi orgeneral olan bir insana suikast talebinde (tehdidinde olabilir) bulundu” yazdığı,

4. sayfasında “Savaşın maksadı esası yok etmektedir dünde hedef Türk milletiydi bugünde Hedef Türk milletidir… Savaş başlasın da asla savaşırız demek aptalların işidir. İnsan düşüncesi değildir. K.AYDIN.” yazdığı,

6. sayfanın arka yüzünde “Barzani: Kerkük Türk ve Kürt şehridir. Hani Türk yoktu.” “Sevgi ERENEROL Türk Ortodoks Kilisesi M. Kemal’in emriyle kuruldu. Babası Papa Eftim’e madalya vermiştir” yazılı olduğu,

EK-(7) “Yiğitlik” ibaresiyle başlayan arkalı önlü olarak el yazısı ile yazılmış 1 den 4 e kadar numaralandırılmış doküman incelendiğinde;

1. sayfasında “Tayip: Bu alçaklar bunu yapacak devletin onurunu kurtarmak için Tayyip isminin altına ok çıkartılarak bu ülkede asılacaklar….” “Ben M. Kemalin devletinin hangi devasa büyüklükte old. biliyorum ve görüyorum bilmeyenlere ve göremeyenlere güleceğiz görevli olanları da cezalandıracağız” yazılı olduğu, diğer sayfalarında karalama notların olduğu,

2. sayfanın arka yüzünde “ Geniş çaplı operasyona başladık He… dağları …” yazdığı,

EK-(8) “Türk insanı” ibaresi ile başlayıp, “M. Kemal” ibaresi ile biten 1 den 12 ye kadar numaralandırılmış el yazısı ile yazılmış doküman incelendiğinde;

7. sayfasında “ adamlığın ne olduğunu öğrendim. Vatan sevgisinin nasıl bir tat old. Öğrendim K. AYDIN” yazdığı, 

9. sayfasında “Şemdinli de T.C isyan çıkarıldı. O isyanda dev. Görevlisi 2 astsubay 2,5 sene hapiste kaldılar. Veli Paşa hakkında ne düşünüyorsunuz” yazdığı,

EK-(9)  “G.A: Atatürkçü olduklarını sözleri ile değil” ibaresi ile başlayan, “Ali Çelebi…” ibaresi ile biten arkalı önlü olarak el yazısı ile yazılmış, 1 den 8 e kadar numaralandırılmış doküman incelendiğinde;

1. sayfanın arka yüzünde “milliyetçilik başlığı altında her kim olursa olsun iman ve kanaatlerimizin icaplarını yapacağız” yazdığı,

3. sayfasında “PKK özerklik verin, federe devlet, vatandaşlık” “ etnik- ırkçı savaş, Abdullah ÖCALAN’la Bahçeli Demirel arası fark yok” yazdığı,

8. sayfanın arka yüzünde “Tayyip Erd. İnsanlar standartları yükseliyor da bu devleti M. Ali ÇELEBİ yönettiğinde standart mı…” yazdığı, 

EK-(10)  “Mustafa Kemal’in Askerleri” ibaresi ile başlayıp “T.C Devleti için” ibaresi ile biten 1 den 10 a kadar numaralandırılmış, el yazısı ile yazılmış doküman incelendiğinde; 


3. Sayfasında “Dengir Fırat” “ ABD Diyor ki siz Güney Doğu da Hep birlikte olmadığı için Büyük Kürdistanı kuruyoruz. Birlikte hareket edeceksiniz.” “ölçü” “Atatürk ve Ordu dş lığı yapan ebedi dş nımdır. Gereğini yaparım.” “Kemal Amca” yazdığı,


4. sayfasında “Deniz Gezmiş, Yılmaz Güney (ok çıkartılarak gösterilmiş) Kürtçülük” “Yaser Arafat El Fetih kamplarında eğitim” yazdığı,


5. sayfasında “Eren Uslu” başlığı altında “milletin evlatları bir sürü gibi değil, şanlı şerefli insanlar olarak şan ve şeref yönlendirilebilirler.(ben askerleri sevmem)” yazdığı,


10. Sayfasında “Devlet Diyarbakıra gidip söyledi (işbirlikçilik var), (ok çıkartılarak) Neriman Teyze orada devletin görevini üstlenenler leşlerini bulamayacaklar, (yine ok işareti ile gösterilerek) Başbakan, Cumhurbaşkanı” yazdığı,


EK-(11)   “Oktay Sinanoğlu” ibaresi ile başlayan “ Oysa ki” ibaresi ile biten 1 den 7 ye kadar numaralandırılmış arkalı önlü el yazısı doküman incelendiğinde;


1. sayfasında “AB’nin bizden istedikleri ile PKK’nın istedikleri acaba neden kesişmektedir. PKK ya genel af, OHAL ve koruculuğun kaldırılması, Kürtçe radyo ve Tv eğitim koşulları, Kürtlerin ayrı ulus olarak tanımlanması ve anayasaya dahil edilmesi, yerel yönetimlerin güçlendirilip özerk yönetim oluşturma” yazdığı,


1. sayfanın arka yüzünde sol üst köşede el yazısı ile Atilla İLHAN yazılı olduğu, Top Secret Dosya (E. Denizci Kurmay Albay anlatan) 1- Türkiye nüfusuna dikkat edin. Genç nüfusun patlamasına müsaade etmeyin 2- Yer altı kaynaklarının kullanmasına müsaade etmeyin. Güney Doğu Petrol kaynamaktadır. 3- gelişmesine müsaade etmeyin” yazdığı,


2. sayfada “adam yetiştirme” başlığı altındaki yazılarda “ben senin (Celal Bey) namusuna ve ahlakına kayıtsız itimat ederim yazdığı,


4. sayfada “Atatürk ve Laiklik” başlığı altında “Atatürk için gerici( mürteci) doğrudan doğruya başkası tarafından kiralanan din tüccarlarıydı. Örnek: Şeyh Said” yazdığı, diğer sayfalarda el yazısı çeşitli notların bulunduğu, 


EK-(12)   “İnönü (Ermeni, Hristiyan)” ibaresi ile başlayıp son sayfasında “Ali amca” başlığı altında “makamlarında değildi” ibaresi ile biten el yazı ile yazılmış 1 den 16 ya kadar numaralandırılmış doküman incelendiğinde; 

1. sayfasında “İnönü (ermeni, Hristiyan), M.Kemal evi (emri olabilir) İnönü öldürülmesi ile ilgili yazdığı,


4. sayfasında “Salih BOZOK, Cevat AKBAŞ-(Ok işareti ile gösterilmiş) Mason localarına gidiyor” “KKK-Hilmi ÖZKÖK, lağetme kararı aldı yazdığı, 


6.sayfasının arka yüzünde “Hilmi ÖZKÖK; egemenlik devredilebilir. Bir kişi de milletin kaderi saklıdır” “%1 şüphenin gereği yapılacak. %99 1 şüpheyi, Kemal amcadan (Kemal AYDIN olduğu değerlendiriliyor) yüzde 1 şüphen varsa kaldırıp atacaksın. Söz konusu değer Türk millettin” yazdığı,


8. sayfanın arka yüzünde “biz ırkçı bir savaşın muhatabıyız” yazdığı,


11. sayfasında Oğuz Doğan Hoca (ok çıkartılarak kemal Amca ile görüşecek yazılmış) Kadir ÇETİNTÜRK (2. sınıf oldu)


13. sayfasında “Çetin YETKİN = Mason” “Ali Amca ile liste (liste daire içine alınmış) yazarlar” “Ata : Dikkat =suikastta 1 gün İzmir’e (izmir’de olabilir) erteleme” yazdığı, 


EK-(13)   “Yüzdeki sevimlilik yürekteki iyilik” ibaresi ile başlayıp “bu devlet yoksa koruyamayız ( kazıyamayız olabilir)” ibaresi ile biten arkalı önlü el yazısı ile yazılmış 1 den 10 a kadar numaralandırılmış doküman incelendiğinde;


4. sayfasında “biz dünya ile işimizi bitirdik. Ali ÖZOĞLU” yazdığı, 


7. sayfasında “Kamuran İNAN” isminin altının çizilmiş olduğu,


7. sayfasının arka yüzünde “ Büyük amaca yürüyüş” başlığı altında DEHAP 20, MHP 60 (ok çıkartılarak) sonuç aynı TC’nin yokluğu mutlak doğru” “ 1-Kemal TÜRK : Tuncay ÖZKAN 2- Emin ÇÖLAŞAN isimlerinin altlarının çizilmiş olduğu,


8. sayfanın arka yüzünde “30 Ağustos 2006 dan … vatanım var Kemal Amca” yazdığı, 


10. sayfasında “ M. Kemal’i … öldürtmeyeceğiz. Bu devleti yoksa koruyamayız.(kazıyamayız olabilir)” yazdığı görülmüştür.

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin Zicplay marka MP3 çalarında bulunan “V005.WAV” isimli ses dosyası incelendiğinde; 42 dakika 36 saniyeden oluşan ses dosyasının olduğu, ses dosyası incelendiğinde ise; Kemal isimli şahsın (Kemal AYDIN olduğu değerlendirilmektedir) konuştuğu, yine görüşme içeriğinden Kemal isimli şahsın kardeşi olup isminin Neriman olduğu anlaşılan, (Neriman AYDIN olduğu değerlendirilen) bir bayanın da konuşmaya katılarak anlatımlar yaptığı; ortamda bu iki şahsın hitap ettiği en az iki erkek şahıs olduğu ve bu şahısların da konuşmaya zaman zaman katıldığı; ortamda ayrıca bir başka bayanın daha olduğu ve dinleyici olan bu iki erkek şahsın bu bayana anneanne diye hitap ettikleri; yine dinleyici olan şahısların konuşan Kemal isimli şahsa Kemal Amca, Neriman isimli şahsa da Neriman Teyze diye hitap ettikleri; konuşmalardan dinleyicilerin isimleri anlaşılmamakla birlikte Harp Okulu öğrencisi oldukları anlaşılmıştır.

Ses kaydının 16’ncı saniyesi ile 59’uncu saniyesi arasında; Kemal isimli şahsın: Bu ülkenin 70 milyonuna Türküm dedirttireceğim. Şimdi bu benim bunu söyle(anlaşılmadı) sağlam inancımın tam inancımın Allah’tan bu inanca bağlı olarak talebimdi benim şimdi bunu söylediğimde insanların inanmıyor olmasında bir sıkıntı yok” dediği, Neriman isimli şahıs: “Sıkıntı yok Şimdi komutanlar bu insan bunu niye söyledi bu mübarek onun talebiyle söylüyor ya Rabbi cemalini görmek istiyorum ahirete gitmeden görme istiyor yer yüzünde yaşarken ömür süresinde ya Rabbi bana cemalini göster” dediği,  

Ses kaydının 07:26’ncı dakika ile 08:39’uncu dakikası arasında; Kemal isimli şahıs: “İşte siyasi tarih bu noktada önemlidir. Siyasi tarih dediğimiz hadise bilgi bu noktaları eğer eleştiremezseniz bu noktaları tartışamazsanız bunların derinliklerine inemezseniz siyasi tarih dediğimiz hadise size hiçbir şey vermez” dediği, Neriman isimli şahıs: “Orada şu başlıyo bütün sonucuyla birlikte önünde duran yüce eser başladığında bu sefer de diyorlar ki biz bunu yıkalım” dediği, Dinleyici erkek şahıs 1: “Allah’ın nizamını yıkmaya çalışıyorlar” dediği, Neriman isimli şahıs: “şimdi bir de o başlıyo” dediği, Kemal isimli şahıs: “şimdi siyasi tarih olayların bu noktasını şimdi emperyalist güçler bizim düşman güçlerimiz işte olayları böyle derinliğinde inceliyoruz” dediği, Neriman isimli şahıs: “onlar oturuyorlar şu yapılan şeyi her gün yapıyorlar” dediği, Kemal isimli şahıs: “her gün yapıyorlar” dediği, Neriman isimli şahıs: “şu anda daha çok yapıyorlar çünkü karşıt bir dava geliyo” dediği, Kemal isimli şahıs: şimdi biz de ne dedik biz de 2006 da 2002 yılında dedik ki bu ülkenin dağına taşına Mustafa Kemal dedirttireceğiz 70 milyon insana Türküm dedirttireceğiz bunu başaracağız bunu başaramazsak bu savaşı kaybederim dedim.” dediği,  

Kaydın 12:05’nci dakikası ile 12:35’nci dakikası arasında; Kemal isimli şahıs: “… ha televizyonlarımız var mı, ya kullanacağımız televizyonlar da buluruz yani sizin dediğiniz manada televizyonsa ama ben talebimi ben büyük yapıyorum talebimi ben sonsuz imkan sahibi olan bir yaratana iman ediyorum” dediği, Neriman isimli şahıs: “o diyor ki Abdülkadir Geylani hazretleri yaratılmıştan değil yaratandan isteyin”dediği, 

Kaydın 13:13’ncü dakikası ile 13:44’ncü dakika arasında; Kemal isimli şahıs: “peki ben yaşarken neyi gördüm 2006’dan sonra bütün dünya bütün alçak güçler bütün emperyalist güçler “ dediği, Dinleyici erkek şahıs 1: “İçimizdekiler dahil” dediği, Kemal isimli şahıs: “işbirlikçi düşmanlarla birlikte Yaşar BÜYÜKANIT başkomutanı genelkurmay başkanı yapmamak için bütün güçlerini koydular mı koydular engel olabildiler mi olamadılar. O başkomutan olan Genelkurmay başkanı olan o mübarek büyük insan benim devletimi 2006 yılında sahipli hale getirdi” dediği,  

Kaydın 15:45’nci dakikası ile 16:05’nci dakikası arasında Kemal isimli şahsın; “… ama ben 2002’de ben ve arkadaşlarım, halanıza minnettarım Neriman halanıza minnettarım, o benim onunla bir dava arkadaşlığımız var abi kardeşliğimiz yok dava arkadaşıyız” şeklinde bir ifade kullandığı,

Kaydın 20:16’ncı dakikası ile 20:55’nci dakikası arasında; Kemal isimli şahsın: “Kütahya’ya gittim karşılaştığımız insanlara hanımefendiler Neriman halanız getirdi karşıma koydu onlara” dediği, Neriman isimli şahıs: “Mektupları okumuşlar, okumuşlar  (anlaşılmadı)” dediği, Kemal isimli şahıs: “karamsar oldukları hadiseler ümitsizlik gördüm, olmamaları gerektiğini anlattım, peki o zaman isteriz” dediği, Neriman isimli şahıs: “Yol gösterdik” “ne yapacağız dediler, böyle yapacaksınız dedik” dediği, Kemal isimli şahıs: “diyor Bursa’da sizin gibi on kişi olsa diyor her şey olur. Merak etmeyin dedim ya siz varsanız her şey olur. Gideriz Bursa’ya gideriz oturur anlatırız” dediği,  

Kaydın 21:44’ncü dakikası ile 24:36’ncı dakikası arasında;Neriman isimli şahıs: “bugün bi hanımın bitanesi diyorki 65 yaşında benim anlatacaklarımı da yazar mısınız diyo (gülüşmeler)” dediği, X bayan şahıs: “yazarız deseydin kızım işimiz bu deseydin” dediği,  

Dinleyici erkek şahıs 1: bizim silahımız bu
Neriman isimli şahıs: şimdi bak 70 yıldır Mustafa Kemal diyo mübarek insan ama kimse anlamadı ne zaman ki mektupları yazdım gönderdim o insanlara dağıttım çünkü amcan diyorki onlar sır onlar konuşamazlar her şeyi konuşamazlar biz beşeriz biz yaparız o Allah’ın dostu sevgilisi ona yasak var açıklıkla konuşamaz attı mektupları milletin önüne iki toplantı gitmedi üçüncüde millet diyoki neler yazmışsınız biz mektuplarınızı okuyoruz bi lütfen Bursa’ya gelin sarılıyorlar sanki ben beytullahım bugün beni neredeyse ayağımın altını öpecekler(gülüşmeler) kadının bir tanesi genç bir insan ağladı ağladı ağladı saatlerce ağladı” “ağlamayın dedim bana diyo bir buçuk sene önce emretti sizinle irtibat kurmamı istedi sizi göremedim o zamandan beri diyo ne mutlu bugün bana sizi gördüm diyo ne olur telefonunuzu yazın lütfen bize konuşun lütfen bize anlatın” dediği, Kemal isimli şahıs: “bir hakim (anlaşılmadı) bir beyefendi” dediği, Neriman isimli şahıs: “çook, istanbul’da Üsküdar şeyde adliyede 25 yıllık hakim” dediği, Kemal isimli şahıs: “şimdi ayaküstü yanımızda (anlaşılmadı) çok güzel çok vatansever bir insan” dediği, Neriman isimli şahıs: “çook, bize diyor Ankara’dan müjde getirdiniz mi kurtulacağız mı” dediği, Kemal isimli şahıs: “peki sonrası kime ait işlerin sonunu kim belirliyor Allah belirliyor Allah belirledi mi ben gördüm ya işte benim devletim 30 Ağustos 2006 tarihinden itibaren artık sahipli Yaşar BÜYÜKANIT paşa genelkurmay başkanı oldu benim devletim yeniden 67 yıl sonra 10 Kasım 1938’den devam eden  süreçte 30 Ağustos 2006’ya kadar 67 yıl geçti” dediği, Neriman isimli şahıs: “dedik ki Kıvrıkoğlu’na yazmayalım gidiyo üç dört gün var gitmesine hazırladığımda on iki sayfayı benim mektup firavuna gitti Hilmi ÖZKÖK firavun devleti yıkmak üzere oraya gelmiş ben nerden bileyim ama Allah biliyor dedik Kıvrıkoğlu’nun ardından onun çizgisindedir” dediği, Dinleyici erkek şahıs 1: “Kıvrıkoğlu istememiş O’nu (anlaşılmadı) onu da şimdi öğreniyoruz istememiş onu” dediği, Neriman isimli şahıs: “ama bizim mektup firavuna gitmiş” dediği,  

Kaydın 39:32’nci dakikası ile 41:45’nci dakikası arasında; Dinleyici erkek şahıs 1: “şimdi ha şey Burak’ a onu diyorum Burak şimdi soruyor ne yapıyonuz ne ediyonuz siz falan  kimsiniz nesiniz diye” dediği, Dinleyici erkek şahıs 2: “Burak Yılmaz harbiye de” dediği, Neriman isimli şahıs: “niye öyle dedi kimsiniz nesiniz” dediği, Dinleyici erkek şahıs 1: “merak ediyor şimdi o da, merak ediyo yani nasıl oluyor bunlar böyle bilgililer” dediği, Neriman isimli şahıs: neler konuşuyorsunuz böyle (anlaşılmadı) yüksek yüksek” dediği, Dinleyici erkek şahıs 1: “İşte biz de dedik ki şimdi Türkiye Cumhuriyeti devleti çok büyük bir şeye sürükleniyor tahribat var kaybedeceğiz, Harp Okulu da gidiyo Allah buna bi dur dedi dedik Allah buna bir dur dedi işte burada da biz görevli olduk Allah’a şükürler olsun biz görevli olduk dedik” dediği, Neriman isimli şahıs: “aynen öyle”dediği, Dinleyici erkek şahıs 2: “Allah vurgusu biraz şaşırtıyor alışık değiller ya” dediği, Neriman isimli şahıs: “geçer zamanla” dediği, Dinleyici erkek şahıs 1:  “yaşarın selamı var (karşılıklı konuşuyorlar anlaşılmıyor) O da on on beş gün sonra bitermiş şeyi on beş gün değil on gün sonra biter gider O Mersin’e, Mersin’e gider sonra kampa gider” dediği,   

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’ den el konulan MP4 player içersindeki “mali.doc” isimli 5 sayfadan oluşmuş msword dosyası içeriğinde; Harp okulunda gösterilen derslerin ve izlenen politikanın yanlış olduğu, Harbiyelilerin ideallerinin kırıldığı ve Atatürkçülük’ten uzak bir eğitim verildiği, bunun gibi bir çok konuda eleştiri içerikli yazı olduğu,

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’ den el konulan 4 numaralı DVD içersinde “...BA¦IMSIZ VE BA¦LANTISIZ B˜R A€IKLAMA.docx” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde; Ali OZĞLU(Durmuş Ali ÖZOĞLU)’nun “KUVAYİ MİLLİYE DERNEĞİ’nin ‘BÜYÜK TÜRK MİLLETİNE DUYURU!’ başlıklı bildirisini yayınlamıştım” ile başlayan yazısının olduğu, yazının içeriğinde Kuvayi Milliye Derneği ile ilgili bilgi verdiği, ayrıca, “KONULAR” isimli klasör içersinde Neriman AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU ve Hatice BAHTİYAR’ ın isimlerinin yazılı olduğu klasörler olduğu, bu klasörler içersinde farklı tarihlerde yazmış oldukları yazıların olduğu, 

3 numaralı CD içeriğinde bulunan “AKP GENEL MERKEZİ VE MİLLETVEKİLLERİNİNDEN GÖRÜNÜM.doc” isimli bir MSword dosyası ve “AKP GENEL MERKEZİ VE MİLLETVEKİLLERİNİNDEN GÖRÜNÜM.doc” isimli dosyanın olduğu, içeriğinde ise çok sayıda AKP milletvekilleri ve bazı bürokratların geçmişteki görevlerinin, sanık olarak yargılandıkları davaların, yaptıkları yolsuzluk ve usulsüzlükler ile cemaatlere yakınlıklarının irdelendiği   yazının olduğu, 


Aynı CD içersinde “RECEP TAYYİP ERDOĞAN IN BAŞBAKANLIĞI.doc” isimli bir MSword dosyası içersinde ise, “Recep Tayyip ERDOĞAN’ ın Başbakanlığında kurulan 59. AKP hükümetin portresi” başlıklı yazı olduğu, yazının içeriğinde, “AKP Genel Başkanı Siirt Milletvekili Başbakan Recep Tayyip ERDOĞAN, Dışişleri Bakanı Abdullah GÜL, İçişleri Bakanı Abdulkadir AKSU, Ulaştırma Bakanı Binali YILDIRIM, Tarım Bakanı Sami GÜÇLÜ, Enerji Bakanı Hilmi GÜLER, Bayındırlık Bakanı Zeki ERGEZEN, Çalışma Bakanı Murat BAŞESGİOĞLU, Milli Eğitim B.akanı Hüseyin ÇELİK, Devlet Bakanları Mehmet AYDIN, Güldal AKŞİT, Kürşat TÜZMEN, Beşir ATALAY, Ali BABACAN, Kültür Ve Turizm Bakanı Erkan MUMCU, Adalet Bakanı Cemil ÇİÇEK, Orman Bakanı Osman PEPE, Başbakan Yardımcıları Mehmet Ali ŞAHİN ve Abdullatif  ŞENER, Milli Savunma Bakanı Vecdi GÖNÜL, Sanayi ve Ticaret Bakanı Ali COŞKUN, Maliye Bakanı Kemal UNAKITAN ve Sağlık Bakanı Recep AKDAĞ’ın HUKUKA AYKIRI OLARAK KİŞİSEL VERİLERİNİN yazılı olduğu, 


Aynı CD içersinde bulunan “NER.doc” isimli bir MSword dosyası olduğu, dosyanın yapılan incelemesinde şüpheli Neriman AYDIN’ ın Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsoruşturması kapsamında haklarında soruşturma yapılan sanık Sevgi ERENEROL, şüpheli Mehmet Şener ERUYGUR, Sanık Veli Küçük, şüpheli Erol MÜTERCİMLER, şüpheli Kemal AYDIN ve şüpheli Sinan AYGÜN’ ünde bulunduğu toplam 38 kişiye hitaben yazmış olduğu mektuplar olduğu, 

(“ner.doc” isimli MSWORD DOSYASI içeriğindeki mektuplar şüpheli Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN’ da bulunmuştur) yine bu verilerin Türkiye Cumhuriyeti Ziraat Bankası bilgisayarında kopyalandığı veya yazıldığı anlaşılmıştır. Şüpheli Neriman AYDIN’ ın Türkiye Cumhuriyeti Ziraat Bankası Ankara Kurumsal Bankacılık Şubesinde çalışmış olması, bu CD’nin şüpheli Neriman AYDIN tarafından hazırlanmış olduğunu göstermektedir.


Aynı CD içersinde bulunan “NERİ.doc” isimli 215 sayfadan oluşmuş MSword dosyası incelendiğinde; ikinci sayfasında; ““TÜRK ULUSU OLARAK,  19 MAYIS 1919 ŞARTLARINI BİZ TÜRK HALKINA YENİDEN YAŞATANLARA, VATANIMI AMERİKAYA VE AVRUPA BİRLİĞİNE, ALMANA İNGİLİZE, FRANSIZA  SÖMÜRGE YAPARAK TAM BAĞIMSIZLIĞIMI ELİMDEN ALANLARA, TÜRKİYE CUMHURİYETİ  DEVLETİ’NİN,  ÜLKEM TÜRKİYE’NİN VE TÜRK ULUSUNUN GELECEĞİNİ 66 YILDIR İPOTEK ALTINA ALANLARA, ALACAK OLANLARA NÖBET DEĞİŞİMİ YAPTIRMAYACAĞIM. TÜRK ULUSUNUN NİHAİ KARARIDIR.” yazdığı, 


66. sayfasında; “Aytekin Guelen isimli şahsın 19.08.2004 tarihinde Neriman AYFDIN’a gönderdiği anlaşılan e-posta olduğu ve “Ülke meselelerinin cözümünde yalniz olmadigini bilmenin getirdigi rahatligi ve güveni  anlatamam” şeklinde biten elektronik posta metni olduğu,


98-99. sayfalarında; “Sayın Tunceroğlu, çok okuyan, araştıran,  ağırlıklı olarak son beş senedir ülkemiz, vatanımız  Türkiye’nin , Devletimiz Türkiye Cumhuriyeti’nin  yaşadığı, emperyalist aç gözlülerin  gizli ve örtülü işgali nedeniyle daha çok Prof.Oktay Sinanoğlu, Prof. Erol Manisalı,  Metin Aydoğan, Dr.Necip Hablemitoğlu, Aytunç Altındal, Ergun Poyraz gibi araştırmacı yazarlarımızın;  vatanımızın işgalini ve yapmamız gerekenleri anlatan eserleri ile Mustafa Kemal Atatürk’ün 21.asırda  bir kez daha işgalden kurtulmamıza ve yeniden tam bağımsızlığımıza  kavuşacak yol ve yöntemleri belirlediği  NUTKU’nu, ısrarla okuyan, kendini aydınlatmış ve uyandırmış bir Türk kadını olarak söz konusu eserinizden çok etkilendiğimi ve her an cebimde, çantamda, elimin altında bulundurduğumu itiraf etmeliyim.” yazdığı, 

102-103. sayfasında; Sinan AYGÜN’ e hitaben “Sayın Başkan, Türk Ulusu, Sizin gibi Ulusalcı kafalar sayesinde hızla uyanışını sürdürmekte, onca ihanetin karşısında Vatanına ve Devletine sahip çıkmazsa yarın  başına neler gelebileceğinin tahminini rahatlıkla yapabilmektedir.  Katkılarınızın Türk Ulusu nezdinde değer bulduğundan haberdar olmanızın hakkınız olduğunu düşünüyor ve Türk Ulusunun duyarlı bir evladı olarak huzurlarınızda saygıyla eğiliyorum.  Teşekkürler Sayın Başkan.” yazdığı, 

109.sayfasında,“tayyipyelen@superonline.com adresinden, şüpheli Neriman AYDIN’ ın mail adresine “Neriman hanım efendi,
Tam bağımsız Türkiye için Ulusal Güç Birliği Kuvayı Milliye Hareketimize katılınız ki bunlara .......karşı mukavemet gösterebilelim. Tüm yurtseverlerle birlik olabilirsek Vatanımızı, Bayrağımızı, Devletimizi koruyabiliriz. Güçlenemezsek iş işten geçmiş olacak.
Saygılarımızla,
Ulusal Güç Birliği

Kuvayı Milliye Hareketi

Genel Sekreteri Tl. 0312 2317559” yazdığı, 

170-171 ve 172. sayfalarında; ‘KIRMIZI BEYAZ’ başlıklı bir yazı yer aldığı ve yazının sonunda ise “TEGİN” isminin yer aldığı, ayrıca belgenin 173. sayfasında Neriman AYDIN ismiyle Hayri B.’e yazılan ve “Değerli Türk, KIRMIZI BEYAZ için yüreğimizden kaleme akan  duygu ve düşüncelerin  tezahürüdür  okuduklarınız” ifadeleriyle başlayan yazıda Neriman AYDIN’ın “TEGİN benim rumuzum Hayri Bey.  Türk tarihinde  Kağan’ın oğlu Prens, Kağan’ın kızı Prenses  demek  olup,  aynı zamanda  kutsal bir anlam da taşımaktadır” yazdığı, 

Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen ABS Alçı ibareli koyu renkli ajandada yapılan incelemede; ırkçılığı öven ibareler bulunduğu ve ırkçılığı inkar etmenin Tanrıyı inkar etmek olduğu, bir Türk ve Türklük hareketi yaratılacağı, bununlar ilgili bir teşkilat oluşturulacağı, Devlet eli dışında yapılmış tüm eğitim kurumlarının kapatılacağı, kadınlara kısa da olsa askerlik mecburiyeti koyulacağı, Turancılığı kendi Megalo İdeaları olarak benimsedikleri, günümüz siyasetinin anlayışının bozukluğu, emperyalist odaklara karşı mücadele etmenin gerekliliği ve bunun için izlenecek olan yöntemler, önemli toplantılar yapılacağı ve katılımcıların üst aramalarının yapılacağı, bir yemin metni hazırlanacağı ve bu büyük mücadeleye katılmak isteyen herkese bu yeminin yaptırılacağı, yemine uymayanların konumuna ve görevine bakılmaksızın davadan uzaklaştırılacağı, kendi kadrolarını kendilerinin yetiştirecekleri, her türlü bilgiyi öğretecekleri ve davalarına sahip çıkacak kadrolar oluşturacakları, ordu, istihbarat ve dışişleri kurumlarının ulusalcı kadrolarla donatılarak ulusalcı anlayışın yerleştirileceği, konularında el yazısı ile alınmış notlar ve bu hususlarda yorumlar bulunduğu görülmüştür. 

Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen lacivert kaplı içerisinde el yazmalı notların bulunduğu telefon rehberi ile ilgili yapılan incelemede; telefon rehberinin arasından çıkan el yazısı ile yazılmış sarı renkli not kağıdında “İçişleri bakanlığının 12-27 tarihleri arasında Fransa’da faaliyet gösteren C.I.E.O papazlarına Samsun’dan başlayarak tarihi büyük Ermenistan gezisine izin verilmiştir yazdığı, not kağıdının arkasında, Samsun, Tokat, Amasya, Erzincan, Erzurum, Kars, Ağrı, Diyarbakır, yalnız o tarihte Ağrı’da görevli bulunan Jand. Alay Komutanı Veli Küçük bu geziyi Ağrı’da yaptırmamıştır. Bakan İ. S.” İbarelerinin yazılı olduğu görülmüştür.

Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen “TÜRKİYE ARTIK BİZİM KONTROLÜMÜZDE” başlıklı bilgisayar çıktısında yapılan incelemede; ülkeye ihanet edenlerin icraatlarının vatan topraklarını satanların  ve kadrolaşmalarının Kuvayı Milliye tarafından izlendiği ve gereğinin yapılacağı gibi konularla birlikte, Başbakan Recep Tayip Erdoğan ile Genelkurmay Başkanı Org.Yaşar Büyükanıt’ın yaptığı görüşme metni olduğu iddia edilen yazı ve bu yazıda Başbakan ve Genelkurmay Başkanı arasındaki gergin ortam ve konuşmaların bulunduğu, metnin sonunda ise “bu cennet vatana ihanet edenler ve ihanetin en küçük halini bile o küçük beyinlerinden geçirenler şunu çok iyi bilmelidir ki Kuvayı Milliye asla unutmaz… Asla Affetmez!” ibaresinin yazılı olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen A.K. isimli şahsın 28.03.2004 tarihinde Finlandiya’dan şüpheli Kemal Aydın’a yazdığı mektupta yapılan incelemede; Kemal Aydın’ın adım attığı ve yürüttüğü kutsal uyanış harekatını yürekten kutladığını, kendisini de bir Türk olarak bu harekette rütbesiz bir er olarak bu harekatta bulunmak istediğini belirterek dilek ve temennilerini ilettiği,

     Yine şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen Abdullah Öcalan ve Doğu Perinçek’in birlikte terör örgütü üyeleri ile tokalaşırken çekilmiş ve 1-2-3 şeklinde numaralandırılmış bilgisayar çıktılarının olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Neriman AYDIN’ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik  Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan arama işleminde çok sayıda doküman, ajanda, videokaset, CD ve not kâğıtları bulunarak el konulmuştur. El konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

-(3) adet yazar ismi olmayan kitaplar incelendiğinde, “HİZB-UT TAHRİR TERÖR ÖRGÜTÜ ile ilgili yayınlanan kitaplar” dokümanlar olduğu,  


-(1) adet not kağıdı üzerinde; “*Özgür ŞENER (12.Bölük) Bölüğe III. Sınıfta katıldığında 117 puanı varmış, Jandarma Özel Harekat olmak istiyormuş. Takım Komutanı Üstgm. …… seni bu okuldan atacağım ifadesini kullamış, -40 puanla Nisan ayında atılmış” “Nusret MEMİÇ (4 üncü bölük) 2006-2007 eğitim-öğretim yılında kasıtlı olarak disiplin puanı düşürülmüş” “*Necdet YÜCEL(19. bölük) Babası Cumhuriyet gazetesinde yazılar yazmış, 19 uncu bölükse (Ali ÇAKAY)
bu yılbaşından itibaren disiplin puanı düşürülmeye başlanmış” “Aykut ÖZTÜRK(19. bölük)” “+Atılanlar” yazdığı, arka kısmında ise “*Emrah ERVERDİ Disiplin puanı -30, kredisi 3.400, asker olmak subay olmak isteyen bir Harbiyeli, kısaca hayata askerlikle tutunduğu ifade ediyor, 9 uncu Bölük” “*Önay MAY Kredisi 3.500 civarında, Beden eğitimi ve spordan askeri eğitim sınavlarından sorunu yok, Harp okulunu kaldıramayacak biri değil. 9 uncu Bölük” “*Kur. Yzb. ….’in bölüğündeki 2006-2007 eğitim-öğretim yılında birinci sınıf kısmı, yıla 29 mevcutla başlamış, şu anda söz konusu kısmın mevcudu 20’dir. Yukarıda ismi geçen Emrah ERVERDİ ve Onay MAY da aynı bölüktedir” “*Barışcan ŞAHİN, Erdem GÜRKAN(9. bölük), Baha CANGÖREN (15. bölük), Bayram Burak GÜZELCİK (gönderilen)” yazan doküman olduğu, 


-(1) adet not kağıdı üzerinde, “Hizbut Tahrir –Süleyman, -ulus kiler karşısı girişindeki Türksel Telefoncu Rıza arkadaşı, Keçiören senatoryum konuşma yeri, her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı, aşama aşama hazırlık, “Senin bu kitaba geçmen için 6 ayın var” “Bu iş için hiçbirşey talep etmeyen hocalarımız var” CDler kalabalık ortamda izleyin” Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazan doküman olduğu, 


-(1) sayfa, 25.12.2007 22:33 gönderi tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Neriman AYDIN’ a gönderdiği mail de; Neriman teyze bunun üzerine ayrılma dilekçesi vermiş babası sanırım iptal ettirmiş belli değil. Emre’nin bölük komutanı ile Emre komutanım bana “seslerini yükselttiler saygısızlık yaptılar alt sınıflarım” demiş, Bölük komutanı “bu normal sen de bana yükseltebilirsin”  diye karşılık vermiş. Yani göndermeyi kafalarına koymuşlar. Bir bölük komutanı böyle saçma konuşamaz tabi maksatlı değilse. Savunmasına şikayet edenlerin yalanlarını ispatlayacak şeyler yazması kar etmemiş Emre’nin” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa 09.08.2006 11.59 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Zübeyde A.’e gönderdiği mailde, ülkeyi yönetenlerin Türk olmadığından bahsederek tehlikeden Türk milletini haberdar edilmesi gerektiğinden bahsettikten sonra “… önderimiz konumundaki insan Kemal AYDIN bey her an bizlere şunu söylemektedir…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


 -(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile askeri öğrenci oldukları değerlendirilen (23) kişinin sabit ve cep telefonlarının yazılı bulunduğu ve sonunda denize gidenler İ. G.G., B.D. yazılı doküman olduğu, 


-(1) sayfa not kağıdı üzerine el yazısı ile, “9 şubattan sonra 15- şubatta emekli edilen karargah subayı M.A. Faruk Çeliğin mecliste danışmanı olarak özel statüyle 4 Milyar lira ile göreve başladı yanınada ordudan müstavi edilen bir binbaşıyı da yanına almış. –Büyüğümüz …gittiğinde bu aracı  …altına sokuyorlar  ve bununla dinleme yapıyorlar M. A.; Karaim Yahudisi Uçuşyolu kanada Oradan F.Gülen’in yanına gidip geliyor. Uçak biletleri incelenirse Fetullaha gidiş yolu” yazdığı, arka sayfasında “Trilya Restoran sahibi= S.Ü. emekli subay tanımı M.Ü., C.Ü. emekli Havacı başçavuş elektronikci (MOSSAD ilişki Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç Süreyya üzmez üzerine kayıtlı” Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç S.Ü. üzerine kayıtlı” yazan doküman olduğu,  

-Üzerinde Paper Note ibaresi bulunan kareli blok not defteri içersinde, “Fuat VEZİROĞLU’ nun kitabı alınacak, Yeniden Kuvayi Milliye Fuat VEZİROĞLU, Osman PAMUKOĞLU” yazdığı,

Başka bir sayfasında, “Tunalı teğmenler 93, 427 43 63, 2. kat 6 numara Pınar Unutulanlar dışında yeni bir şey yok Osman PAMUKOĞLU” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “… M.ali Çelebi 1625 (0505 432 19 40) Tuncer Günay (Nuriye atabey) …. +Hayri Bildik Mehmetçiğe mektuplar” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “1. Cumhurbaşkanımız Mustafa Kemal Atatürk’den 10. Cumhurbaşkanımız Ahmet Necdet SEZER’ e kadar olan Cumhurbaşkanlarımızı asker sivil ayrımı yapılarak yazıldığı”, karşı sayfasında ise, “Rauf Denktaş (Noyan’da Suikast(Çelebi’de, Tehdit (Yeliz’de 3 kitap Çelebi’de Türkiye’nin 5. Cumhurbaşkanı Cevdet Sunay 1968 yılında: Bugünkü okullarda yetişen gençlere ülke yönetimi teslim edilemez…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “HanP.==>karma sistem Amerikan devreciliği bitirdi. Dört sınıf taburda karma birbirlerini tanımadan mezun oldular…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Hamza Demir (1) Mehmet Koçarslan –Tunceli doğ Raina ve Galatasaray adasının işletmesi- PKK ile işbirliğinde İstanbul’u ayakta tutanlardan biri (2) (Paşa) Halen görevde olan bir paşadan – Erdoğan Polat Irak’dan ABD doları getirerek Avro’ya dönüştürüp piyasaya sürüyorlar Paranın %20’sini de Mehmetçik Vakfına verildiğniden de bahsediyor. (3) Edirneli Albay- Oğlu ve gelini teğmen Tayyip Erdoğan hayranı TSK ndan rahatsızlık duyan Bu dönemde TSK nin üst düzeyinin emekli edilerek bunlar dan kurtulacakmış T.C. Devleti Bu 3 Tırı vramış, Bulgaristan’da basılan dolarları kaçak yollarla Türkiye’ye sokuyorlarmış” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli karele ajanda içersinde; “Devletimizin yeniden sahibi olduğumuzda büyük Türk Milleti olarak yapacaklarımız 10 Temmuz 2005 Çankaya ile başlayıp Türkiye Büyük Millet meclisinin yeniden açılacağından, Anıtkabir özel defterine ilk ziyaret anında yazacaklarım ile devam ettiği, Büyük önder… …Neriman Aydın 12 Şubat 2004” yazdığı,

Neriman AYDIN isimli şahsa ait, LENAVO marka Diz Üstü Bilgisayar içerisinden çıkan, Toshiba marka ve 36091775T seri numaralı hard disk’te  “Belge11.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN adıyla yazılan Mehmet D. isimli şahsın tanıtıldığı ve övücü beyanların yer aldığı 10.08.2007 tarihli belgenin bulunduğu, 

 “Belge 8.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Sazlı Semaver isimli bir programa katılacak olan şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR, Ercüment OVALI, Ali ÖZOĞLU nunda aralarında bulunduğu şahıslar ve konuşulacak konular ile ilgili notların yazılı olduğu,

“emreçelebi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Harbiye ruhunu Harbıyede gecırdıgım 4 yıl boyunca goremedım ..”“Harbıyelılerın MUSTAFA KEMAL'den sonra örnek alabilecek en yakın unsuru bence bölük komutanının davranışlarıdır. Şu zamana kadar benım ornek alabilecegim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gonderılırken kısılıklerınden cok alaverelerle yaptıkları karıyerlerı olmasıdır..” “Her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundakı sıstemde degıssıklık yapıyor. Dolayısıyla Harbıyelıler neyın dogru neyın yanlıs oldugunu degerlendıremıyor. Yaptıklarınıda inanarak degıl yapmak için yapıyorlar.” şeklinde beyanlarının yer aldığı, 

“harbiye.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Hepimiz Kemaliz,Hepimiz  Türk’üz” Yürüyüş Kararı sayılamadığı Harbiye’nin yetiştirdiği Teğmen de nasıl bir komutan olmaktadır yada olacaktır, takdiri Yüksek Makamlarınıza bırakıyoruz.” “Yüksek Lisans ve Doktora Tezlerini  tavukçuluk, arıcılık , su ürünleri üzerinde yaparak nasıl bir Harbiye eğitimi aldığının   trajikomik örneklerini sunmaktadır…” şeklinde beyanların yer aldığı,

“mali.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “…Hepimiz Kemaliz Hepimiz Türküz yürüyüş kararı izne tabidir. Normal olan Türk diline saygı neredeyse takdir konusu halini almıştır. Üst rütbedeki birçok komutan Atatürk adını ağzına almamaktadırlar…Askeri eğitim birçoğu kalıplaşmış, zamanı geçmiş, günümüzün ihtiyaçlarından uzak programlardan oluşmakta ayrılan zaman verimli geçmemektedir...Harbiyede korku kültürü lider yetiştiremez, liderliğini ispat etmiş çok  yönlü komutanlar Harbiye de bulunmalıdır…   Taburumuzdaki kimi kurmay subayımız ise bizlerin onur ve şerefini ufacık bile olsun düşünmeyerek bizlere karşı hakaret dolu sözler sarf edebilmekte Harbiyelileri geliştirmektense kendi bireysel çıkarları için her türlü fedakarlığı yapmakta olup Harbiyelilere sürekli onur kırıcı cezalar vermektedir...Verilen konferanslara harbiyelilerin ilgisi! Videoda nettir. Bunda yoğun programlarda savrulmalarının da etkisi vardır.” İfadelerinin bulunduğu,

 “konferansta uyuyan harbiyeliler.DAT” isimli video dosyası içerisinde; Harp Okulu öğrencilerinin konferanslarda uyurken çekilen görüntülerin bulunduğu, görüntü kaydının “mali.doc” isimli belgede Kara Harp Okulunun eğitim sistemi hakkında ileri sürülen iddiaları doğrulamak için çekildiği, 

“NER 2 1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 134 sayfadan ibaret olduğu, söz konusu belgede;

-Neriman AYDIN adıyla 27.08.2003 tarihli Jandarma Genel Komutanlığı Yrb. Müfit isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “İRAN İSLAM CUMHURİYETİ sınırları içerisindeki Güney Azerbaycan Türklerinin ABD’de yaşayan ve bu ülke vatandaşı olan sürgündeki Türk Lideri MAHMUT ALİ ÇÖHREGANLI, bu sabah  eşi ve çocuğu ile ziyaret için geldiği  Ülkemizde, İstanbul’da Ülkemize giriş izinleri bulunduğu halde  eşi ve çocuğu sınır dışı edilmek üzere Türk Emniyet Birimlerince  gözaltına alınmışlardır. Değerli Komutan Org.Şener Eruygur’un “Bildiklerinizi bize her zaman ulaştırabilirsiniz” cümlesinden hareketle…konuyla ilgili yardımlarınızı Türk Tarihi ve Türk Milleti minnetle  hatırlayacaktır.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 19.08.2003 tarihli Bilgi notu başlıklı alt kısmında “paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu” ifadesi yer alan notta; “Bu, Türk Milleti ile Türk Ordusunun 65 yıl aradan sonra ilk buluşması,  Türk Tarihinin bu anlardan hoş bir gülümseme ile bahsedeceği inancındayım.   Sanırım daha önce ne Siz Türk Silahlı Kuvvetleri ne de Biz Türk Milleti hazırdık…   Benim Ülkemde  toplumun hemen her kesiminden kendisine hizmet eden, kendisine  mensup olduğu ülkesinden daha bağlı insan yetiştiren ABD’ye ve AB ülkelerine karşı; Siz asli unsur Türk Soyunu ülkemiz için, devletimiz için  ayakta ve hayatta tutmayı başaramadınız.  Değerli Büyüğüm, Biz 65 yıldır  Sizi bekliyoruz....  Ama ortada yoksunuz...    Yolumuz ölmek ve öldürmek ihtimalleriyle doludur.  Bu tehlikeyi Biz göze aldık, Siz de alıyorsanız başlayalım deriz  …Değerli büyüğüm Türk Milleti gerçekleri ve gerçek olmayanları bilmektedir.  Farklı düşünüyorsanız bu düşüncenizden vazgeçmenizi tavsiye ederiz. 150 likler listeleri hazırlayan Türk Milleti, 150 binlikler, 15 milyonluklar listeleri de  hazırlayabilecek idrak ve şuurdadır” Şeklinde beyanların yer aldığı, 

-Neriman AYDIN adıyla 14.10.2003 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüyüm, işbirlikçi siyasi kadroların sömürge anlaşmalarına parti adı fark etmeksizin korkusuzca, uyarı şeklindeki beyanlarınıza rağmen hiç çekinmeksizin imza atmalarını Siz Türk Silahlı Kuvvetlerinin her seferinde “Türk Silahlı Kuvvetleri AB’ne karşı değildir” sözlerinde buldukları cesarette ararız. Bu şekildeki ifadelerinizi Türk Milleti olarak koyacak yer bulamadığımızı itiraf etmeliyim.  Çünkü Türk Ulusu bu şekildeki sözlerinizle “demek ki korkulacak bir durum yoktur rehavetine ve yanılgısına” kapılmakta ve ihanetleri 65 yıldır ispatlanmış biri diğerini aratmayan soysuzlara desteklerini sürdürmeğe devam etmektedirler. Paşam, Başkent Ankara’da Karanfil Sokakta, Deniz Kuvvetleri Komutanlığı-Sahil Güvenlik Komutanlığı binasının tam karşısındaki Eyüboğlu  Otelde, Otel sahibinden   misafirlerine kadar günün 24 saati  Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  aleyhine  azınlık ruhlu, molla zihniyetli  kafalar tarafından  inanılmaz bir propaganda yapılarak  kitleler etki altına  alınmakta ve  Türk Silahlı Kuvvetlerinin  dayanak noktası inceltilerek  altı  oyulmaktadır. Türk Milletinin gözleri önünde bölücülük, Türk Silahlı Kuvvetleri, Mustafa Kemal Atatürk ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  düşmanlığı yapılmaktadır. Türk Milleti henüz bu ihanete ve şer odaklarına karşı koyacak güçte,  uyanıklık ve duyarlılıkta değildir…Paşam,  Birlik Mahallesi, 14. Sokak, 11 nolu konut Doğu illerimizden bir  Şahıs, İşadamı ve Siyasetçiye ait olup, İlçi İnşaat tüzel kişiliği altında  faaliyet göstermektedir.    PKK-Kadek terör örgütü ile ilişkisinden başlamak üzere uyuşturucu kaçakçılığına kadar  Türk Milleti, Türkiye Cumhuriyeti Devleti  ve Türk Silahlı Kuvvetleri aleyhine bölücü faaliyetlerde bulunduklarını, terör örgütü elemanlarına yardım ve yataklık yaptıklarını tahmin ediyoruz. Konuta girip çıkan insan sayısı bir hayli  fazla olup,  çoğunluğunu Doğu ve Güneydoğu Anadolu kökenli vatandaşlarımız oluşturmaktadır. Gelip gidenlerden bazılarının asker kıyafeti taşıdıkları malumlarımız olup,  asker üniforması ile konuta girenler dışarı  sivil olarak çıkmaktalar, konuta  gelip giden  insanların sokaktaki davranışları ile bindikleri son model otomobiller duyarlı her vatandaşın dikkatini   çekebilecek boyutlardadır…Bu tür  girişimlerinizin  Ulusal Güçlerin bir araya gelmesinde  büyük katkıları olacağı inancını taşımaktayız. Bu ailelerin ve aşiretlerin, işbirlikçi ve satılmış  mevcut siyasi partilere yönlenmelerine ve emperyalist ülkeler güdümünde çeşitli yollarla istismar edilmelerine yol açan tutumlar karşısında   Türk Milletini ve Türk Devletini temsilen Devletimizin yegane  teminatı Türk Silahlı Kuvvetlerinin ve değerli komutanlarının  bu boşluğu doldurmasını beklemek bunca ihanetten sonra  hakkımız diye düşünüyoruz. Türk Ulusunun Milli olan her kafasından  faydalanmanızı bekliyoruz….Türk Ulusu olarak amacımız zamansız harekete geçmemek, ama geç de kalmış olmamaktır.  Örgütlenmemizde ve uyanmamızda bize  katkıları olacak yegane milli güç Siz Türk Silahlı Kuvvetleri’nin olduğuna inanıyoruz.   Türk Milleti bu konuda ısrar etmektedir Paşam. Plan ve program yapma, karşı düşünce üretme ve bu düşünceleri icraata  dönüştürme zamanıdır.  Tek bir sömürge anlaşmasının imzalanmasını ve yürürlüğe  girmesini, hiç edilen tek bir Kamu kurumunun satışını  durduramadığınız, durduramayacağınız içindir ki, tam bağımsızlığımızı kaybetmiş bulunuyoruz.  Bu konudaki ihmalkarlıklarınızın devam etmemesi için acilen tedbir almanızı bekliyoruz. Durdurmak için kafalar koparılması gerekiyorsa, o da yapılmalıdır.  Türk Ulusunun düşünceleridir. .. Türk yurdunda Türk ulusuna yakışır bir hayat istememizi bize çok görmeyeceğinizi ümit ediyor ve biz Türk Milletine gizli öncülük görevinizi yerine getirmenizi bekliyoruz.  İzninizle; Vasiyet gayet açıktır, gereğini yapmak üzere Sizi bekliyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı,      


-Neriman AYDIN adıyla 10.10.2003 tarihli Veli Küçük isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, 65 yıldır ihanette sınır tanımayan 65 yıllık Ankara Hükümetlerinden aksi bir tavır ve davranış beklememiz Türk ulusu olarak gaflette olduğumuzu gösterir. Bunun bilincindeyiz. Türk Ulusu olarak  bütün beklentilerimiz Türk Silahlı Kuvvetlerinin yapacaklarına yöneliktir….Bizi yanıltan  Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihanette sınır tanımayanlar üzerinde etkin ve etkili olamama  duruşudur.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 05.03.2004 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüğüm, 2003 Ağustos ayında şahsımı kabulünüzde Yüksek Makamlarınıza bir iki cümle ile açıklamaya çalıştığım, tedbir alabileceğiniz düşüncesiyle, özellikle Devlet-Millet ve Ülke güvenliğimizle doğrudan alakalı olan, şahsınızda Türk Silahlı Kuvvetlerinin birçok bilgi ve belgeye kolaylıkla ulaşabileceği konuyu ayrıntılı olarak bir kez daha Asıl Ellere iletmenin bir Türk Evladı olarak görevim olduğu  inancındayım…Türk Ulusu bu konuda endişelidir Paşam. Bir tarikat sapığının henüz Başbakan  değilken bile Kıbrıs’ı, Kıta Sahanlığını, Ermenistan, Kürdistan tavizlerini emperyalist babalarına söz vermiş  icraatlarının yanında,   Menderes’in yaptıkları solda sıfır kalmaktadır. Kaybettikten sonra kelle alınması Kıbrıs’ı geri getirmeyecektir Paşam. Türk Ulusunun düşünceleridir. Türk Ulusuna açıklamalarınızda, endişelerinizde dış merkezlerin saldırılarını, yerli maşaların azgınlıklarını göğüsleyebilecek güçte olduğunuza şüphemiz yoktur. En önemlisi  Türk Ulusu emrinizdedir Paşam. Kıbrıs’ı ilhak ettiğinizi açıklamazsanız ilk cephemiz düşmüş olacak ve arkası çorap söküğü gibi gelecektir…Bunu  durdurun Paşam, lütfen durdurun..” şeklinde beyanların yer aldığı, 


-Neriman AYDIN adıyla 18.03.2004 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…geçen hafta sonu  Jandarma Genel Komutanlığın’da Paşa’nın emriyle bir toplantıya çağrıldım... konuşulan ve paylaşılan konuları ancak karşılaştığımızda Size aktarabilirim.” şeklinde beyanların yer aldığı,

   -Neriman AYDIN adıyla 21.04.2004 tarihli Jd.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta;  “Ziraat Bankası Dış İşlemler Operasyon Daire Başkanı Güner A Beye malum konudan Türk Silahlı Kuvvetlerinin uzun zamandır haberdar olduğunu,  bu vesile ile Türk Ulusunun Devleti ile birlikte ayakta kalabilmesi için her bir bireyin katkısının vazgeçilmez olacağını, malum konudan tarafım sayesinde değil de, Türk Silahlı Kuvvetlerinin bizzat haberdar olduğunu hissettirmenizi, bu bilgilere dünya durdukça ulaşmanın geleneksel Türk Devleti bekasının bir gereği olduğunu Batılı Ülkeler Almanya, Fransa, İngiltere örnekleri vererek  ifade etmenizi, bu konuyu Batılı ülkelerde  Mali Polisin yaptığını, ülkemizde her kurumun Siyasi  iktidarlar elinde istismar edilmesi nedeniyle ülkemiz bakımından hayati öneme haiz bu ve benzeri konuların  Türk Silahlı Kuvvetlerine kaldığını belirtmenizi, Albayım özellikle bu bilgilere ulaşmak için  Mahkeme Kararı çıkartmak gibi bir çözüm şeklinden  asla bahsetmemenizi, bu hak ve yetkilerin Devletimizin  Kurulduğu gün Mustafa Kemal Atatürk tarafından Türk Ordusuna  verildiğini belirtmenizi, 

Türk Silahlı Kuvvetleri’nin her bilgi ve belgeye istediği anda  ulaşmasının Devletimizin  günümüzde getirildiği durum nedeniyle  önemli olduğunu,  Türk Ulusunun Türk Silahlı Kuvvetlerine güvendiğini ancak katkılarının beklendiğini ifade etmenizi önemle istirham ediyorum…“Not: Albayım toplantıdan önce Güner Arslan ve konuyla ilgili düşüncelerimi öğrenmek konusunda emrinize amadeyim. Dahili telefonumdan rahat konuşma imkanım bulunmaktadır.” şeklinde beyanların yer aldığı,               

 -Neriman AYDIN adıyla 20.07.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna Bildirge niteliği taşıyacak bir Gazetenin acil olarak ihtiyacımız olduğunu belirtmek isterim. …Söz konusu Gazeteye gönüllü olarak ve bundan büyük bir haz duyarak makale verecek Ulusalcı araştırmacı yazarlarımızın artık var olduğunu bilmek büyük bir imkan olup, Türk Ulusunu uyandırmak yolunda önemli mesafeler aldıracağı,  siyonist emperyalistlerin Türk Ulusuna kolay kolay etki edemeyeceklerini, Türk Ulusunun uyandırılma süresini kısaltacağı düşüncelerini taşımaktayız. Paşam, bu konuyla ilgili olarak Türk Ulusunun ve Türkiye Cumhuriyetinin geleceği için yapacağınız hizmetin  Türk Ulusunun  bir an evvel yönetimde hakim olmasına imkanlar, fırsatlar hazırlayacağı muhakkaktır... Türk Ulusunu emperyalist, siyonist AB ve ABD ye  sömürge yapmaya yemin etmiş siyasi zihniyetlere bu gazete ile ya da  bir TV kanalı ile Türk Ulusunun layık göreceği tokatı atma fırsatı doğacak ve Türk Ordusunu yıpratacak bir  ihtilale gerek kalmayacaktır düşüncesindeyiz. Çünkü bu kez yapacağınız bir ihtilalin Ulusal Tam Bağımsızlıktan, Ulus Devlet varlığımızdan yana olmasını,  Vatan ve Devlet hainlerinin ise  kafalarını almasını bekleriz… Candan E. bir Türk çocuğudur, günümüz İstanbul Valisi ve Devletimin en tepesindeki  diğer bir çok zevat gibi  Süryani değildir. Bunun için de korunmasını, kollanmasını beklemenin  hakkımız olduğunu bilmenizi isteriz. … Türk Ulusunun Devlet kadrolarından bir bir tasfiyesine ve öldürülmelerine   dur demek zamanı gelmedi mi Paşam ? Siyonist emperyalistler ve işbirlikçileri tarafından öldürüldüklerinden  sonra mı kendilerine selam duracaksınız…? Onlar hayatta iken kendilerine ulaşmanızın anlamı, ehemmiyeti, öldürüldükten sonraki  milyonlarca selama bedel diye düşünüyoruz  Paşam….Değerli Büyüğüm, 30 Ağustos’da Orgenerallikteki sürenizin dolduğunu biliyoruz. …Temenni ederiz ki zati âlinizden boşalacak Makama emperyalistlerin emrinde olmayacak değerli bir Türk Subayının Sizi aratmaksızın gelmesi ve Sizin kadar Türk Ulusuna güven vermesidir. Acaba böyle mi olacak diye endişelerimizi zati alinize iletmek, Sizinle paylaştığımız düşünce ve tespitlerimizi kendileri ile de paylaşıp paylaşamayacağımızı bilmek ve sormak  isteriz.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,   


-Neriman AYDIN adıyla 17.08.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, emirleriniz üzerine komutanlığınız yetkililerinden Alb. Cengiz Y.   Sayın Candan E.  ile irtibata geçmişlerdir. ..söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler. Sayın Candan E.’in Komutanlık Yetkililerinizin de dinledikleri üzere inanılmaz ölçüde bilgilere sahip olduğu düşünülürse,  Bakanlıkta kalmasının sağlanmasının Asıl Devletimiz açısından fayda temin edeceğini ifade etmişlerdir…Konuyu Yüksek Makamlarınıza iletmenin gereğine inanmaktayım Paşam. Sayın Candan E.’in Ankara’da bulunması ASIL Devletimizin menfaatleri için önemlidir, vazgeçilmezdir.” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

 -Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında  Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler…Not: Albayım, konuyla ilgili aynı bilgiyi içeren bir notu Paşa’ya iletilmek ve bilgilenmesini sağlamak üzere Yaveri Yarbay Müfit Beyin odasındaki faksa da geçtim” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; ““Albayım, Sizleri  aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Sayın Candan E. beyin T. C. ANKARA 11.İdare Mahkemesinde açılmış bulunan  2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili dava 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E.  lehine sonuçlanmış bulunmaktadır…söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin  konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da Sayın Candan E. lehine sonuçlanmasına bu davanın dayanak ve örnek  teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz eder …Candan E.in Ankara’daki görevinde kalması için ikinci davada  yardımlarınızı  beklediğimizi  belirtiyorum…” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, Sizleri, Yüksek Makamlarınızı hayati aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Mülkiye Baş Müfettişi, Sayın Candan E. Beyin, Ankara 11.İdare Mahkemesinde 2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili açılmış bulunan dava, 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E. Beyin lehine sonuçlanmış bulunmaktadır. … söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da,  bu durumda Sayın Candan E.Beyin lehine sonuçlanmasına dayanak teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz ediyor…Yüksek Makamlarınızın malumları olduğu üzere,  Sayın Candan E.’in  Ankara’da Mülkiye Başmüfettişliği görevinde kalmasının  Asıl Devletimizin ayakta ve hayatta kalması için  önemine   ve gereğine  inandığımızı belirtirken,   Müfettiş olması nedeniyle inanılmaz  bilgi ve belgelerin sahibi Sayın Candan E.  Beyin bildiklerinin, Türk Ulusunun bir gün gereğini yapmak üzere Yüksek Makamlarınız nezdinde kayda alınmasının ehemmiyetine bir kez daha dikkatinizi çekmenin Türklük görevimiz olduğunu hatırlatmak istiyoruz  Paşam. Arz ederiz…NOT: 1-  paşam, bundan sonra elime ulaşacak bilgi ve belgeleri yine size mi yoksa Org.sayın F. T.  paşamıza mı iletmeliyim, bunu izninizle öğrenmek istiyorum” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.01.2005 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…şahsınıza arz ettiğim Sayın Mülkiye Başmüfettişi Candan E.  Beyin  Ankara İdare Mahkemesindeki  iki davasının  da Siz değerli ve duyarlı Türk Komutanının katkıları sayesinde  lehine sonuçlandığını ve İçişleri Bakanlığındaki Başmüfettişlik görevine başladığını Yüksek Makamlarınıza  iletmekten sevinç duymaktayız. Sayın Candan E.’in Yüksek Makamlarınıza iletilmek üzere şahsıma ilettiği belgeler  mektubum ekindedir. (Ek no: 3 Candan E.) ) Arz ederim.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli Tümgeneral Sabri D. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna 85 yıl önce biçilen sömürge gömleğini  1923- 10 Kasım 1938  den beri 66 yıldır yeniden ısrarla  giydirmeye çalışan emperyalistler ve işbirlikçilerine gerekli dersi bir kez daha olmak üzere yine Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Ulusu birlikteliği vereceğine inancımız tamdır. Gizli Öncülüğünüz kaçınılmazdır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

“NER-AY 7.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 169 sayfadan ibaret olduğu,

“plazma tarihçesi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde: şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsın 31.08.2007 tarihinde Genelkurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben yazdığı ve tamamı 9 sayfadan ibaret mektup olduğu, söz konusu mektup içerisinde; “ … Ülkemin benim uzman olduğum alanda iki büyük gereksinimi vardı…ülkemizin her yıl 300 milyon dolar ödeyerek satın aldığı bazı ilaçları (insülin gibi), dokuları ve hatta gerektiğinde  biyolojik silahlar üretebilecek bir biyoteknoloji merkezi idi…Her türlü  silaha karşı  tedbire sahip olmasına rağmen Biyolojik silahlarla savaşma konusunda yeterli hazırlığı olmayan ülkeme biyolojik savaş endüstrisini kurmaktır. Nitekim bu gün 1 trilyon borcu olan, zorlukla ayakta kalan bu küçücük şirkete, onun yaratıcısı olan bana yapılan ulusal ve uluslar arası saldırının 2 nedeninden biri ATİ tesislerinin 15 günde bu silahı üretece hale gelebilecek şekilde dizayn edilmiş olması…” şeklinde beyanların yer aldığı,

 “YAZI-1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs. temin edilen belgelerin bulunduğu 105 sayfadan ibaret belgede:

-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:h033223@kho.edu.tr] isimli e-posta adresinden 09.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzecim, … Bir Harbiyeli olarak diğerleri gibi kendimi milli konularda eksik hissediyorum. Bana birkaç kaynak gönderebilir misiniz? …Saygıdeğer Kemal Amcama çok selamlarımı iletin.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 09.10.2006 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi…Evet çalışmalar son hızla devam ediyor, Türk Milletinin feraseti, ve Tanrı vergisi hasletleri bizlere  her gün yeni mucizeler  yaşatıyor. Bunları gördükçe daha fazla heyecan ve yüksek oranda enerjimizle çalışmalarımıza devam ediyoruz, canım Teyzesi.  Bir kaç gün önce biz de Kemal Amcanla senden söz ettik… Sen öyle bir insanla tanıştın ki, seni her konuda yetiştirecek, geleceğe hazırlayacak engin bir bilginin sahibidir kendisi. Zaten böyle olduğu için bizlere önderlik yapmaktadır… Bayramdan sonra Kemal amcan bir hafta sonunu sana ayırmak istiyor... Ne zaman müsait olursan beni arayabilir söyleyebilirsin Teyzesi...” ifadelerinin bulunduğu,

-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:noyan.selda@gmail.com] isimli eposta adresinden 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde beyanların yer aldığı,

30112007136.jpg, DSCF1625.JPG, DSCF1626.JPG, DSCF1631.JPG, DSCN1177.JPG, DSCN1179.JPG, DSCN1183.JPG ve P1000835.JPG isimli resim dosyaları içerisinde; yer ve zamanı belli olmayan bir toplumsal gösteri yürüyüşü ile şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsın mezuniyet töreninde çekilmiş fotoğrafların olduğu,

07 NOLU CD içerisinde;  “Bel1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs.temin edilen belgelerin yer aldığı 130 sayfadan ibaret belgenin olduğu,

-Neriman Aydın tarafından 10.01.2007 tarihinde ismail / adana isimli şahsa gönderilen e postada; “…Büyüğümüz bir müthiş Türk olup, bize 4.5 yıldır Önderlik yapmaktadır. Türk Mİlletinin oylarıyla Türkiye Büyük Milleti Meclisi hükümetlerine kavuşanların 10 kasım 1938 saat 9:06 dan beri hiristiyan ve yahudi emheryalist düşmanlarımızla işbirliği yaparak TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNE TÜRK MİLLETİNE MUSTAFA KEMAL ATATÜRK'E TÜRKİYE'YE  TÜRK ORDUSUNA TÜRK BAYRAĞINA ihanet edenleri ve arkalarındaki düşmanlarımız israili amerikayı ingiltereyi ve avrupa birliği ülkelerinin üzerimizdeki işgal emellerini durdurmak ve Devletimizin iradesine sadece Mustafa Kemal Atatürk'ten  ve Türk milletinden emir alan Türk Milletinin evlatlarını hakim kılmak için  büyük bir mücadelinin öncüsüdür Büyüğümüz. 

Ne MİT'in ne Ordunun ne CIA nın ne Mossad'ın ne MI5 in ne alman istihbaratının adamı değildir, mason değildir. Hiç bir siyasi teşkilatın derneğin vakfın sivil toplum kuruluşlarının üyesi değildir.  Türk Milletine mensuptur M Kemal Atatürk'ten emir almaktadır.  İlahi manada emirleri Yüce Allah'tan ve sevgili Peygamberimiz Hz Muhammed'ten  almaktadır…Davamız Türkiye Cumhuriyetini kaybetmemek davasıdır... ihaneti cezalandırmak davasıdır...” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşalar  alt rütbedeki  Atatürk neferi subaylar tarafından saf dışı bırakılırsa emperyalist halim ne olur diye tereddüt ettiğinden Türkiye'ye vurmayı geciktirmişlerdir... Yoksa Türk Milletini sindirmeyi çoktan başarmışlardır... hem de Atatürk'e sövdürerek…İstanbul'dan misafirlerimiz vardı, Şifre Çözüldü Kitabının yazarı Ali Özoğlu Bey...  Sabahladık... ama ne sohbet Teyzesi... 10 gün öncede Kemal Amcan Karadeniz de özel bir TV kanalında 1 saat konuştu, yalnız o konuştuktan sonra programı yayından kaldırdılar, bütün Karadeniz ayakta...” eklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta; ““Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. Onun içindir ki, ulusal yayın kuruluşlarında şimdilik program yapmasını milletimizin geleceği için sakıncalı görmekteyiz benim Sevgili kardeşim.. Türk Milletini bu güzellikten yoksun bırakmamaktır  tüm emelimiz, amacımız . Onun içindir ki  bugünlerde bir tv programı kendisine  sizin de bizim de engel olamayacağımız zararlar verebilir. Ama aynı düşüncenin neferleri olarak sizler, Büyüğümüzün yerine ortak tespit ve düşüncelerimizi tv programlarına katılarak milletimize duyurabilme fırsatlarınız olursa bunlar milletimizin geleceğini emin ellerde gördüğümüzün işaretleri olacaktır…Biz sizin de tv yayınlarına çıkmanızı  sakıncalı görmekteyiz…Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir…Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok… yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır…  ” ifadelerini bulunduğu,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 20.02.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır… Türk Yurdu içerisinde, oluşturulmak istenen "etnik ekalliyet" kümeleri, büyük bir ihanetin pençesindedir ve Sevr Antlaşması'nın önümüzdeki günlerde önümüze konulması ile, büyük bir oyunun parçaları olmaktan geri kalamayacaklardır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını  dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”  şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi, Büyüğümüzle görüştüm pazar günü müsait sizlerle görüşecek, aklınıza takılan, sizi rahatsız eden tespitleriniz, sorularınız varsa yazmayı unutmayınız...Bilgilenmek istediğiniz her konuyu da ayrıca not ederseniz, sizler için hepimiz için çok daha faydalı olacaktır…biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla  hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..Büyüğümüz Kemal Aydın bey adına teyzeniz olarak  sevgilerimizi gönderiyoruz ...  ” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 06.03.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzeciğim, Cuma günü ile ilgili olarak sizin ve Büyüğümüzün ve Selda‘ nın isimlerini yazdırdım. Sizleri Atamızın mezun olduğu Harbiye de görmekten, sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum. ” şeklinde beyanların yer aldığı,

19 nolu Cd içinde; DSCF1597.JPG, DSCF1631.JPG, DSCF1681.JPG ve PICT0056.JPG isimli  resim dosyaları içerisinde şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin mezuniyet töreninde çekilen fotoğraflarının bulunduğu görülmüştür.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:7177, 16.05.2008 tarihinde YAŞAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.A. ÇELEBİ’nin “sıkıntı var mı” dediği, Yaşar’ın “Abi var ya bizim” “Anlatırım sonra baya uzun” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Ceza filan durumu varmış öyle bişey mi var” dediği, YAŞAR’ın “Yok benim ceza durumum yok da bir iki olay daha öğrendim” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Tamam onu konuşacaz biz nasıl konuşacaksak bi şekilde yani o ATAMAYLA İLGİLİ Mİ”  dediği, YAŞAR’ın “Yok atama değil de başka bi ...” “He Bora SEÇKİN den haberiniz var mı” “bugün bişeyler oldu da ...” dediği

Tape No:7180, 19.05.2008 tarihinde BEKTAŞ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Bektaş’ın “Şimdi seninde onunda ağırlığının ... o Akif Efendiyi varya Akif Efendi bizim kapıcı Akif var ya Akif” “Dün akşam ki bizim kapıcı hani” “Mesajı aldın değil mi kapalı konuşuyorum” “He Akif i ara tayinle şöyle görsün bi yerleri ya ...” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “He yani şuan Emreyle ilgili bir durum var mı” dediği, Bektaş’ın “Emreyle ilgili durum şöyle yani şeyden GATA dan raporun neticesi gelecekmiş” dediği, M.A.ÇELEBİ’nin “Emre yani bize hemen intikal ettirsinde bazı şeyleri geç kalmasın yani” dediği, Bektaş’ın “yarın ki işte o dediğimiz hastaneden çıkacak raporun neticesi müspet olsun baba dedi bana onu bana söyledi onu benden istedi işte bide orda bi güzel bir kardeşimiz var yakın köylümüz biliyorsun” “mesaj aldın onla görüştüm” “Yani ağırlığınızı hissettirin isminiz duyulsun” “Odun eline aldığın zaman biliyor musun adam şöyle bizim fareler kaçacak yer arasın yani” “Ben senin gözlerinden öpüyorum artık emir komuta sende” dediği

Tape No:6870, 31.05.2008 tarihinde DURMUŞ ALİ ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; D.A. ÖZOĞLU’nun “iyi yetiştiğine inandığı Mehmet Ali’nin Noyan’a destek olmasını sağlamak için “Gözlerinden öpüyorum Mehmet Ali’cim, Noyan’ı sana emanet ediyorum. Özellikle emanet ediyorum. Noyan’ın biraz daha böyle ayaklarının yere basması lazım. Onun için de biraz daha senden ona sahip çıkmanı istiyorum.” talimatını verdiği, Mehmet Ali’nin “Tamam Ali amca, anladım anladım Ali amca, baş üstüne.” diyerek emri kabul ettiği, bununla beraber Noyan’ın da alt gruplara ve daha az yetişen örgüt elemanlarına veya örgüte kazandırmak için çalışılanlara sahip çıkması için  “O da, o da o da, başkalarına sahip çıksın.” şeklinde talimat verdiği, Mehmet Ali’nin de “Tamam Ali amca, anladım anladım Ali amca.” diyerek talimatı aldığı,

Tape No:7199, 08.07.2008 tarihinde HAMZA DEMİR / Y.E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;H. DEMİR’in “Yok yok onun için değil, komutanımla beraber oturuyorduk da, sohbet ediyorduk da, dedim. Y.E.’in “bir arayayım. Dedim ki kardeş biz dik durduk, avukatım da gerekeni söyledi bundan sonra da dedim avukatım Allah izin verirse çıkartacak dedim. Komutanım da burada” dediği, Y.E’in “Komutan hangi komutan” demesi üzerine Hamza’nın  “Hıı Çelebi” dediği, daha sonra şüpheliyle Y’un konuşmaya başladıkları,  Y.E’in “Ben sizin de adınıza, Noyan Bey’e de söyledim çünkü burdaki önemli. Sizinle olan görüşmeleri sanki Genelkurmaya bir sızma gibi değerlendirilmek istendi, ben söyledim Genelkurmayın bu işlemden haberi var. Bütün raporlarda Genelkurmaya günlük rapor veriliyor ama buna rağmen Hakimlerin veya Savcıların aklına yatmadı böyle bir şey olabilir. Bir dilekçe hazırlayacağım sizleri de Hakimlen görüştüreceğim. Ben onu bugün ve yarın hazırlayacam, siz orda biz bunları yaparken komuta kademesinin de haberi vardı Genelkurmay. Biz asker olarak böyle bir terörle irtibatta olanlarla görüşmemizin imkanı yok. Bizim Kurumumuz böyle bir şey müsade etmez. Bizi ayrıca da kendimiz istihbarat birimleri tarafından takip ediliyoruz Askeri İstihbarat tarafından. Zaten böyle bir durum rapor edilirse bizim Harbiyede kalma imkanımız olamaz diye ifadeyi vereceğiz bu şekilde. Ben sizi savcıyla görüştürecem. Eğer bir sıkıntı olursa zaten bizzat Genel Komutanlıkla irtibata geçerim.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Evet abi biz ifade verecez. Tamam Y.E’in “abi biz hazırız,  ne zaman bu hafta içi mi olacak. Tamam Y.E’in “Abi. Tamam, biz kendimiz ayarlayalım mı izin olayını yani.” dediği, Y.E’in “Siz zaten gelirsiniz ben size telefon edecem önce Hakim beyle de görüşecem. Nasıl uygun olur diyecem ona göre yasal bir şey yapcağız.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Tamam Y. Abi” dediği,

Tape No:7200, 21.07.2008 tarihinde NOYAN ÇALIKUŞU / YAŞAR TOZKOPARAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.A. ÇELEBİ’nin “Yavaş yavaş zaten bu işler tabi yılların şeyi var pisliği var bu işin içinde yavaş yavaş düzelecek yani. Öyle bizim de işimiz o zaten en mükemmel şekilde ulaştıracağız değil mi. İşte böyle durum. Nasıl haçlığın felan var mı  nasıl durumlar gönderelim” dediği, Y. TOZKOPARAN’ın “Yani biz onu umuyoruz onu bekleriz. Evet evet” dediği,  daha sonra Mehmet Ali ile Noyan’ın görüşmeye başladıkları, M.A. ÇELİBİ’nin “He he görüştün mü sen Y. abiyle felan. Ne diyor bişey var mı” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Konuşmuyo, fazla konuşmuyor fazla” dediği, M. A. ÇELEBİ ’nin “Konuşmasın” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Şimdi o tabi haberleştiğimiz vasıtanın güvenilir olmamasından dolayı” dediği,

Tape No:7202, 25.07.2008 tarihinde NERİMAN AYDIN’a çektiği mesajda; “Neriman teyze ben kizilay bolgesindeyim bir is olursa haber verirsiniz ellerinizden operim” yazdığı,

Tape No:7203, 25.07.2008 tarihinde NERİMAN AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.A. ÇELEBİ’nin “Bu H. Bey’le biz özellikle neyi konuşalım yani tam olarak” dediği, N. AYDIN’ın “Olayı anlatıyorsun, hadiseyi anlatıyorsun. Kemal abim sizinle görüşmemi ve Y. Bey’le istişarede bulunmanızı rica etti, bu mümkün mü diye bir soralım. Hangi nedenle içerde olduklarını söyleyeceksin olayı anlatacaksın Kemal amcam ve Ali amcam sizinle Y. Bey’in istişare etmesini istediler dersin” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Tamam o zaman ben bir gideyim o zaman görüşürüm. Tabi, evet, tamam” dediği,

     Neriman’ın bu sözlerinden sonra Mehmet Ali’nin gerçekleşen tutuklamalarla ilgili H’yi telefonla arayarak yaptıkları görüşmede; “Komutanım. Teğmen Çelebi.” diye kendini tanıtarak söze başladığı ve “Hani Komutanım bugün için yani. Bugün mutlaka ulaşacak belli koordineleri beraber yaparsınız yani siz artık. Yarın da gelemeyecek ama telefondan mutlaka ulaşacak bugün.” dediği, H’in “Hı biliyorum canım, hatırladım. Ama dosyayı görmeden de yani bir karşılıklı konuşsak daha iyi olurdu ama neyse. Tamam yani daha sonra görüşürüz problem yoktur. En azından itiraz dilekçesini gönderme, alırız kaleme alırız birlikte” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “O zaten gerekli şeyi koordine yaparsınız komutanım” dediği,

Tape No:7247, 30.07.2008 tarihinde HASAN HÜSEYİN UÇAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H.H. UÇAR’ın “Kapatma davası  açıklandı, güvendiğimiz adamlar da fos çıktı, yargıya güvenimiz de fos çıktı diyorum, sadece hazine yardımından kesiyolar” dediği, M.A.ÇELEBİ’nin “Sen moralini bozma boşver o moral bozacak bi husus değil tamam mı” dediği, H.H. UÇAR’ın “Noyan’ın haberini okudum gazetede de, valla canım sıkıldı benim ya, fotoğrafın yanına Kemal amcanın fotoğrafını koymuşlar da üzüldüm, yazık ya” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Oku ne olacak bişey yok ya sıkıntı yok sen merak etme, o konuda canını sıkma diyom.  Ya onlar hepsi herkes cezasını görür merak etme tamam mı” diyerek parti kapatma davasının kapatmayla sonuçlanmamasının kendilerinde hayal kırıklığına neden olduğu ve kapatılmayan partinin veya kapatma kararı vermeyen yargı mensuplarının da cezalandırılmasını düşündüklerini belirttikleri,

Tape No:7205, 31.07.2008 tarihinde NOYAN ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “İyi, ben dün, Tugay komutanıyla görüşme yaptık da. Ha işte ondan sonra şey konuştuk komutanla. Bu olayları sordu yani ben gazeteye çıktım ya. Olayları sordu. Dedim böyle böyle, anlattım hepsini, komutana anlattığım gibi, şeye paşaya anlattığım gibi. Oo bayağı mest oldu adam ya. Dinledi sırf dinledi adam beni ya. Kemal amca ya ne yapmış bizi ya valla var ya derya yapmış adam bizi. Derya yapmış derya. İtibar, itibar gören insan olduk ya valla sayelerinde” dediği, M.A ÇELEBİ’nin “Anladım. Sen de anlattın. De mi ya.” gibi onaylayan sözler sarfettiği, ve “N. ÇALIKUŞU’nun “başka bir durum oldu mu” diye sorduğu,  N. ÇALIKUŞU’nun “Komutan Ergenekon diye şey yaptı, sordular, Ya Noyan neymiş falan dediler tamam mı,  ne olmuş falan. He, Ergenekon ya falan demeye...Tamam mı. Şaşırdılar adamlar, var ya şok oldular şok.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Onlar afallar, sana dokunamazlar.” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Nasıl afalladılar biliyor musun, sonra anlattım ben olayı böyle böyle diye. Sonra endişelenmeye gerek yok dedim. Bu isimler işte şeye çıktı, komutanlığa kadar çıktı yani, ben bi gazeteye çıktıysam. Tabi ki bölük komutanı durumdan haberdar Genelkurmay Başkanı durumdan haberdar dedim. Tanıştığım insanlar da dedim insanlar da koruyorlar, Özel Kuvvetler vasıtasıyla koruyorlar dedim sorun yok dedim. Öyle dedim artık, ne yapayım öyle işte.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “yine “Evet…Bitti…Ondan sonra durdular demi” diyerek onaylar ve destekler şekilde sözler söylediği,

Tape No:7206-7207-7208-7209, 03.08.2008 tarihinde MEHMET ALİ ÇELEBİ İLE H.C.Ü.  arasındaki mesajlaşmada; 03.08.2008 günü H.C.Ü. ile Mehmet Ali’nin sms aracılığıyla görüştükleri; saat 16.30’da H.’ın Mehmet Ali’ye “Komtanim ankaradayim musaitmisin” mesajını çektiği, Mehmet Ali’nin saat 16.42’de “…bugun zor ama sali buradaysan cikarim senin icin” cevabını gönderdiği,  H.’ın saat 16.44’te “Ben mehmet abiyle neriman teyzeye gidiyoruz bilgin olsun komutanim” yazdığı, Mehmet Ali’nin saat 16.45’te “…duruma gore gelmeye calisacagim. Haber veririm.” cevabını gönderdiği,

 Tape No:7210, 07.08.2008 tarihinde NOYAN ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.A. ÇELEBİ’nin “Ne güzel ya şey ya aslında sen ordan şeye gidemez misin sen Kemal amcayı  filan şey yasak mı” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Ya söyledim de, yok dedi, gitme dedi, sakın gitme dediler Neriman teyze.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Hı, yani herhalde şeyden dolayı, tamam anladım, yani şu anki şeyinden dolayı” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Neyse, Zafer Bayramını bekliyoruz şimdi.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Tabi Zafer Bayramı...” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Zafer Bayramımızı severiz, Zafer Bayramını severiz yani, Türk Milletinin zaferi” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “gülerek karşılık verdiği, N. ÇALIKUŞU’nun “Şimdi dinleyen pezevenkler var ya, şimdi misafir, telefona misafir oluyolar kulak misafiri oluyolar ya. He biz Zafer Bayramımızdan bahsediyoz yani” diyerek adeta dinleme yapanlara koz vermemek için böyle imalı konuştuklarını belirttikleri, M.A ÇELEBİ’nin “Evet. Türk milletine hizmet edenleri dinliyolar” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Tabi tabi onları dinliyorlar. Onlar da hainlik yaptıkları...” dediği, M.A.ÇELEBİ’nin “Hainleri dinlemiyolar.” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Tabi tabi onlar hainler hainleri dinlemez zaten” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Neyse biz buradan onları uyaralım da. Belki düzelirler. Bilsinler, kimi dinlediklerini bilsinler.” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “İkaz edelim de. Zannetmiyorum ben…Eyvallah kardeşim, aynen ona göre davransınlar ki...Şimdi pişmanlığın da artık, hainliğin pişmanlığı affolunmaz yani” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Evet. İhanetin cezası ölümdür, unutanlara önemli bir hatırlatma” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “oyan’ın “Tabi ihaneti vataniye kanunu ya, 24 ün anayasası bunlar tabi” diyerek bir takım hazırlıklar planladıkları ve telefonlarını dinleyebilecek devlet görevlilerini planları başarıya ulaştığında vatana ihanetle cezalandıracaklarını belirttikleri,

Tape No:7211, 09.08.2008 tarihinde N. ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.A. ÇELEBİ’nin “Tabi tabi 30 Ağustos önemli bir gün. Yeni zaferlerle orda olcağız.” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Tabi tabi, Zaferler bayramı 30 Ağustos.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin  Noyan’a “Tutun ya öyle bir ev yani  .. gelecem diyor.  O yüzden tutun yani olmaz .. İstiyor valla, öyle istiyor” diyerek birinin onların bir ev tutmasını ve orada ziyaret etmek istediğini ısrarlı bir şekilde belirttiği, Noyan’ın da “Ya, valla bakıyoruz ya, bilmiyorum” diye karşılık verdiği, konuşmanın devamında, telefonu alan N. AYDIN’In “H. burda komutan burada, çok selamı var bak.” diyerek H.’ın da yanlarında olduğunu belirttiği, N. ÇALIKUŞU’nun “Ya ben ya ben gitsem ya oraya ben duramıyom Neriman teyze ... Vallaha ya zaten onlar küstü, ben direk uçacam, nerdelerse oraya uçacam ben, vallahi uçacam yani. Vallahi hemen nerde olursam olayım hemen uçacam ya. Üzülüyoruz yani sabırsızlanıyoruz görmek .. biliyoruz yani.” sözleriyle tutuklanan şüpheli Kemal’i ziyaret etmekte onu görmekte sabırsızlık gösterdikleri, N. AYDIN’ın “Yo alamazlar ismini amcan yazdıracak ki dışardan ancak üç kişi görebiliyor onu diğer türlü üçüncü derece akrabalarımız göremiyor yani amca oğulları göremiyorlar amcam da göremiyor. Bi de amcan yazdıracak, diyecek ki H., Mehmet Ali, Noyan diyecek, öyle gideceksiniz, öbür türlü yok. Ama daha önce bekliyoruz biz, onları bir konuşayım ben. Uçacan demi valla. Herkes uçacak teyzem, başta Çelebi, H. herkes uçacak” diyerek hepsinin aynı arzu içinde olduğunu belirtip onları dikkatli davranmaya yönlendirdiği, yine N. AYDIN’ın “Sabırsızlanıyoruz üzülüyoruz onlara, üzülüyoruz, hürriyetleri kısıtlı, yani hoş bir ortam değil. İtirazı, ilk itirazı kabul etmedi.” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Vay şerefsizler” dediği, 

     Konuşmanın devamında N. AYDIN’ın “Tanklara iyi bak” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Tank, o tanklar yeni geldi çok sağlam” dediği, N. AYDIN’ın “Hadi ya, o ne güzel vallah ne güzel.” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “İstanbul zaten. Çıkarırız yani, sorun yok” Cevabını verdiği,   

     Telefonu tekrar alan M.A. ÇELEBİ’nin  Noyan’a “Kardeşim 30 Ağustosta burdasın yani. Tanklarla mı gelecen beş gün önceden çık o zaman helikopter iş birliği tank helikopter iş birliği yapalım seninle.” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Bakalım inşallah ya, Eyvallah abi.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Yani bu odadan sonra resmi bir iş var ya onu söylüyom ben. Resmi geçitte tank geçmiyor mu geçiyor. Resmi, başbakana, cumhurbaşkanına. Selam vereceğiz demi. Yoksa…Yanlış anlamasınlar yani.” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Tabi, şimdi başbakana cumhurbaşkanına resmigeçit yapacağız. Tabi tabi güllerle karşılayacağız onu. Tabi tabi güller…Yo, yanlış yok yanlış anlamak yok aman, bir onlardan korkuyoruz, yanlış anlamasınlar korkuyoruz biz onlardan, aman.  Sindirdi bizi onlar.” diyerek M.A. ÇELEBİ’yi onayladığı ve imalı ve alaycı bir biçimde güya sinmiş gibi gözüküp gizlice ve altından faaliyet ve hazırlıklarına devam ettiklerini belirttikleri, M.A. ÇELEBİ’nin “Sindirdiklerini mi zannettiler bilmiyorum bir şeyler oldu işte onlara. Neyse hadi bakalım.” dediği, N. ÇALIKUŞ’nun “Bakalım. Tamam, kardeşim.” sözleriyle kararlılıklarını gösterdikleri,

Tape No:7212, 10.08.2008 tarihinde NOYAN ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;N. ÇALIKUŞU’nun “He bir de Hasan abi Hamza abi aramıştı. Görüşmek istiyor seninle. Bir de hat aldı mı sana telsim hat. He isimsiz hat.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Öyle mi tamam. Ya başka bir hat var bende ya, onu mu diyon ondan mı görüşelim diyon”  dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Ondan bana da tedarik ederseniz iyi olur ya ben ...” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Benimkini sana yollayayım ben kullanmadım onu sana da tedarik edelim onu. H. ayarlıyor zaten tamam ben H.’a bugün söylerim” dediği, şüphelilerin bu beyanlarından aralarında örgütsel irtibatı gerçekleştirecekleri telefon hatlarını temin ettiklerinin anlaşıldığı, 

Tape No:7216, 21.08.2008 tarihinde YAŞAR TOZKOPARAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.A. ÇELEBİ’nin “Daha bugün he teslim olacaksınız. Görüşürüz o zaman sizinle ya. Hafta sonu filan” dediği, Y. TOZKOPAN’ın “Evet. Yeni geldik ya.  Görüşürüz abi. He izin falan olacak diyolar, izinde görüşürüz abi” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Tabi canım,  izinlerde görüşürüz hep, görüşürüz merak etmeyin” dediği, Y. TOZKORAN’ın “Görüşelim abi ya” diyerek gizli ve yüzyüze görüşme için bir ön görüşme yapıldığı, M.A. ÇELEBİ’nin “Nası durumlar?” diyerek nabız yokladığı, Y. TOZKOPARAN’ın “Abi durum, ya yani, ne bileyim, çok, çok soru yöneltiliyo, çok cevapsız kalan şeyler oluyo” diyerek kendisine etki ve ilgi alanındaki arkadaşlarının, örgüte karşı Devlet güçlerince yürütülen soruşturmalar nedeniyle çok sayıda soru sordukları ve bunların cevapsız kaldığı, bu konuda desteğe ihtiyaç duyduğunu beyan ettiği, M.A. ÇELEBİ’nin “Tamam merak etme, konuşuruz canım. Tamam, bi sıkıntı yok yani, gene de rahat olun tamam mı.” diyerek Yaşar’ı sakinleştirmeye çalıştığı,  Y. TOZKOPARAN’ın Konuşuruz abi. Yok abi biz zaten rahatız. Biz sadece işte, biliyosunuz olayları, yani o insanların sıkıntısına üzülüyoz” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Evet, olsun olsun, devlet sahipsiz değil, zaten  onlara da sahip çıkarlar. Tamam mı. Var mı bi isteğin benden koçum?” diyerek güven ve sükunet aşılamaya çalıştığı, Y. TOZKOPARAN’ın “Evet abi. Yok abi canının sağlığı, görüşürüz abi.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin  görüşmelerinin önemine vurgu yapmak istercesine “Görüşürüz, mutlaka, hadi bakalım. Selam söyle arkadaşlarına.” dediği, 

Tape No:7217, 06.09.2008 tarihinde NERİMAN AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;N.AYDIN’ın “Şu H. Bey’le, ben bir gelsem, bir bak bakayım yerinde mi, bi görüşelim.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Tamam” dediği ve hemen H’ye mesaj çekerek müsaitse gelmek istediklerini beyan ettiği, söz konusu mesajı aynı gün saat 12:46’da çektiği ve mesajda “Komutanim, ben Celebi tegmen. Kemal Aydin Beyle ilgili gorusmustum. Uygunsaniz kendisinin kardesi Neriman Aydin ve ben bugun gorusmek istiyoruz. Saygilar sunarim.” dediği,

Tape No:7219-7220, 18.09.2008 tarihinde NERİMAN AYDIN / FATMA  ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;N. AYDIN “Şeyi, halanın telefonunu arasana.” dediği, M.A. ÇELEBİ “Ha tamam.” diyerek söylenen telefonu aradığı, bu görüşmenin de aynı gün ve saatte başladığı, telefona çıkan F adlı bayanın “Canım benim Noyan’ı götürüyorlar.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Ben de gidecem şimdi. Ben de gidecem Y. abiye haber versin Neriman teyze, tamam mı. Ben de gidiyorum bi sıkıntı yok, hiç üzmeyin kendinizi tamam mı” dediği,  FATAM’nın “Ah canım yavrum  tanık mısın tanık mısın?” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Yani bilmiyorum, tanık değil, aynı Neriman teyze gil gibi. Y. abiye haber versin tamam, gerisi önemli değil, canınızı sıkmayın” dediği, FATMA’nın “Tamam. Ama Noyan Noyan biraz telaşlıydı.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Telaşlı olmaya gerek yok  ya gerek yok gerek yok,  anneanneme söylemeyin.” dediği, FATMA’nın “Bi dakka veriyorum halana, hadi öpüyorum seni, halana veriyorum, …şey Çelebi, bu telefonunu verme diyo Neriman halan. Diyo ki, bu telefonu, bizlen konuştuğun telefonu verme, dinlerler, bunu dinlemeye alırlar diyo. Noyan’a da söyledik, at telefonunu dedik, eski bi telefon numarası verin.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Tamam” dediği, FATMA’nın “Tamam mı buna çok dikkat edin. Çift hattın var mı.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Yok, zaten alacaklar ya telefonu falan.” dediği, FATMA’nın “Ama işte, bunu vermeyin diyo Neriman.” dediği, M.A. ÇELEBİ ‘nin “Vermiyecez tamam, vermiyecez.” dediği, FATMA’nın yine “Sakın, sakın vermeyin.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Şeyi imzalamıyorum, yani, hakkımı kullanıyorum. Neriman teyzenin imzalamadığı gibi” dediği, FATMA’nın “He he, onu imzalama. Konuşmak için de şey yapma, konuşma, avukatım gelmeden konuşmam de ondan sonra. He, sakın, Neriman Halan diyo ki bu telefonu vermesin diyo, sakın ha sakın. Başka bi hattan şey yap.” dediği, M.A. ÇELEBİ’nin “Tamam tamam hadi görüşürüz.” dediği, bu konuşmalardan soruşturma sırasında gözaltına alınan şüphelilerin birbirlerine destek olmaları ve bazı telefon numaralarını vermeme gibi konuları konuştukları, örgüt içi, herhangi bir isme kayıtlı olmayan ve bir aracı ile temin edilip şüphelilerce kullanılan gizli hat telefonların ortaya çıkmasından korkarak bu telefonların bilinmemesi için azami özen gösterdikleri ve bu konuda birbirlerini tembihledikleri, bu konuşmanın devamında da FATMA’nın “...hani irtibat kurunca, Neriman teyzeni de alabilirler şey  yapmayın. İrtibat ha, sen konuşacaklarını biliyosun.” diyerek diğer örgüt üyelerinin bağlantılarının ortaya çıkarılamayacağı biçimde önceden sözleştikleri gibi ifade vermesi gerektiğini hatırlattığı, M.A. ÇELEBİ’nin “Tamam tamam. Biliyom biliyom ben, önemli değil  hadi.” dediği  tespit edilmiştir.

d-Örgütsel İrtibatlar 

Tape No:6851, 09.04.2008 tarihinde DURMUŞ ALİ ÖZOĞLU İLE NERİMAN AYDIN’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Mehmet Ali’nin onlara verdiği önemli bir bilgiyle ilgili olduğu anlaşılan konuşmada; N.AYDIN’ın “Çelebi çok önemli bir bilgi verdi, onu kaleme alacağım. Alıyorum, bir iki sayfa tutacak ablası. Kahramanım, ona sana gönderdiğimiz en son Harbiye ile ilgili şeye ekleyeceğiz, ama çok dehşet bir şey, rezalet yani rezalet. Yani ne sen duy ne de ben söyleyim. Rezalet bir şey, belki de biliyorsunuzdur” dediği,  D.A. ÖZOĞLU’nun “Belki de, konuyu bilmediğim için şimdi bir  şey diyemiyorum” dediği, N. AYDIN’ın “Ablası belki de biliyorsunuz yani.” dediği, D.A. ÖZOĞLU’nun “Bulunduğu yerde mi?” dediği, N. AYDIN’ın “Ahlaksızlık çok, yani rezalet rezalet  ablası, yazıyım da. Abin dedi ki yaz dedi de, bir iki sayfa şeklinde verelim size.” dediği, D.A. ÖZOĞLU’nun “Olur ablam.” diye cevapladığı tespit edilmiştir.

  Durmuş Ali Özoğlu ile Neriman Aydın arasında 09.04.2008 günü saat 17:44’te geçen, Durmuş’un teğmenlerin durumunu sorduğu Neriman’ın da bilgi verdiği telefon görüşmesinde; Durmuş’un “Çocuklardan ne haber ablam iyiler mi. Ne yapmışlar.” dediği, Neriman’ın “Çocuklar iyiler, hafta sonu Noyan aradı. Biz iyi, iyiyim dedi. Öbür bizim bir teğmen vardı o da kazanamamış, Eren. Onun şeyi vardı irtibatı var Reha paşayla,  aynı zamanda hemşehrisi, Trabzon’lu. Çok da çalışmış, dedim olsun gene çalışmasına devam etsin. Noyan’a. Sen de o da ikiniz de. Noyan biliyor mu sonucu bilmiyor mu bilmiyorum. Hiç bir şey söylemedi ben de söylemedim.” dediği, Durmuş’un “Evet. Bilmiyor olabilir.” dediği, Neriman’ın “Ben de söylemedim hiç bir şey. O Eren’i sordum teyze kazanamadı dedi.  Olsun çalışmaya devam etsin dedim ben. Çelebi de çalışıyor amcası, o çok çalışıyor, Çelebi.” dediği, Durmuş’un “Çelebi maşallahı var. Yok, iyi çalışıyor çocuk.” diye onayladığı, Neriman’ın Mehmet Ali’nin mesleki iş ve dersleri yanında örgütsel amaca yönelik de çok çalıştığını Durmuş’a ifade ederken “Çelebi her türlü çalışıyor. Her türlü çalışıyor her türlü. Her türlü amcası yani, çok maşallahı var.” dediği, Durmuş’un “Evet evet iyi çalışıyor. İyi çalışıyor akıllı bir çocuk.” dediği Neriman’ın yine “Başka da çok çalışıyoruz.” dediği, Durmuş’un da “Yani kişiliği falan oturmuş çocuk.” diyerek onayladığı, 

Tape No:6637, 12.05.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile DURMUŞ ALİ ÖZOĞLU’nun  yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Benim Özel Kuvvetlerim, Hizb-ut Tahrir’in belgelerini falanı filanı topladı yalla…taksici şoförle konuşurken Hizb-ut Tahrirci olduğunu anladı, telefonunu aldı ondan o bizim çiroz…Ondan sonra o Noyan’la birlikte Cumartesi Pazar kayda aldılar resimlerini çektiler adamın” dediği, D.A. ÖZOĞLU’nun “Mehmet Ali mi becerdi bu işi" dediği, Kemal'in de "He Mehmet Ali, abi ben sana söyliyim o çocuk valla geleceğin genelkurmayı" dediği,

Eren Mumcu’nun 20.09.2008 günü Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; Gözaltına alınanlardan Noyan Çalıkuşu, Mehmet Ali Çelebi, Önder Koç, Hasan Hüseyin (soyadını hatırlamıyor) ve Yaşar Tozkoparan’ı tanıdığını, Bu şahıslardan Yaşar dışındakiler ile devre arkadaşı olduğunu, Yaşar ile aralarında ise okuldan 3 yıl fark olduğunu,

  Şüpheli Yaşar Tozkoparan’ın Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; Hasan Hüseyin Uçar'ı Noyan komutanın arkadaşı olması nedeniyle onun yanında gördüğünü ve o şekilde tanıdığını, bu kişilerle ortak herhangi bir faaliyet yürütmediklerini, 

  Şüpheli Önder Koç’un Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Gözaltında bulunan şahıslardan Mehmet Ali Çelebi, Eren Mumcu, Yaşar Tozkoparan, Noyan Çalıkuşu, Hasan Hüseyin Uçar’ı tanırım.” dediği tespit edilmiştir. 

  Hamza Demir’in Emniyette verdiği ifasinde; “Şüpheli Kemal Aydın’ın yanına birkaç tane gencin geleceğini söylediğini, kahvede olup olmadığını sorduğunu, gelecek olan bu şahısların yanına geleceklerini, bu şahısları ağırlamasını, onlara ikramda bulunmasını söylediğini, yaklaşık bir ay kadar önce Ankara’da Konur-2 sokak isimli adreste bulunan Buluş Çay Salonu isimli yerde Şüpheli Kemal Aydın’ın bahsettiği şahıslar ile görüştüğünü, şüpheli Kemal Aydın’ın yanına gelecek şahısların ne için geldiklerini, ne hakkında konuşacakları, hakkında bir şey söylemediğini, kendisininde bu şahısların neden yanına geldiklerini sormadığını, Kemal AYDIN’ın sadece bu şahıslarla oturup çay içeceğini söyleyerek buluştuklarını, kahvehaneye yanına gelen şahısların isimlerini bilmediğini, Şahıslarla kahvede oturup sıradan bir muhabbet ettiklerini, zaten akşamüzeri olduğu için fazla oturmadıklarını, bu görüşmede şahıslar ile tanıştıklarını, şahısların Harbiye Askeri Okulunda okuduklarını söyledilerini, ancak şahısların gerçekten burada okuyup okumadıklarını bilmediğini. Şüpheli Kemal Aydın’ın vasıtası ile bu gelen şahıslarla tanıştığını, bu görüşmesinin başka bir amacı olmadığını, bu şahıslar ile görüşmesinin illegal bir amacı olmadığını, şüpheli Kemal Aydın’ın görevini yap derken misafirlerini ağırlaması için söylediği bir söz olduğunu, kendisinin de görevimi yapıyorum derken misafirlerini ağırladığını, kendisini mahcup etmediğini söylediğini, bunun dışında bu şekilde konuşmalarının her hangi bir amacı olmadığını, her hangi bir kimsenin kendisine görev vermediğini, görevden kastettiğinin şahısların ağırlanması konusu olduğunu, Bunun dışında her hangi bir amaclarının olmadığını dediği, Cumhuriyet Savcılığındaki ifadesinde de; “daha önce bu suçtan gözaltına alınıp serbest bırakıldıktan sonra iki teğmen arkadaşının arayıp sorduklarını bir ihtiyacı var mı yardımcı olabileceğimiz bir husus var mı diye sorduklarını, teğmenlerle de o şekilde tanıştığını, teğmenlerin isminin Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu olduğunu, bunlarlada normal sohbet ettiklerini beyan ettiği anlaşılmıştır. 

Durmuş Ali Özoğlu’nun Cumhuriyet Savcılığındaki ifadesinde; Durmuş’un 06.01.2008 günü saat 23.12'de Neriman Aydın ile yaptıkları telefon görüşmesinde geçen Neriman'ın "Çelebi komutan vardı onu bıraktık E. için yarın Disiplin Kuruluna çıkacak ona bi hazırlık yaptık şöyle savunsun diye. İnşallah yarın öyle savunacak kendini. Geçenki olaydan dolayı savunacak. Ama Kemal amcası onunla konuştu sözlerini aldı. Herşeylerini devam edecek, yani devam, bırakmak yok devam." şeklindeki telefon konuşması sorulduğunda; görüşmede geçen Çelebi komutanın Kara Harp Okulu öğrencisi iken artık teğmen olan Mehmet Ali Çelebi olduğunu, E.’nin de aynı okulda öğrenci olup akraba olduklarını tahmin ettiğini, E’nin okuldaki disiplinsizlik olayı nedeniyle karşı karşıya kaldığı cezaya ilişkin bir konuşma olduğunu, Neriman Aydın’ın bildiği kadarıyla bu kişilerin babalarıyla aile dostu olduğu için konuyla ilgilenmiş olduğunu, Çelebi’yi Neriman’ların evinde bir sefer gördüğünü beyan ettiği, yine aynı görüşmenin devamındaki, Neriman'ın Durmuş Ali’ye "Ablası ya laylaylomla devlet meseleleri de millet meseleleri laylaylomla  nasıl olacak? Bu tarafta binler yüzlerce çocuk var ve Kemal abini dinlemek için sırada bekliyolar, bir dakika bırakmıyolar ki o Harbiyeli çocuklar yani, yeni çocuklar." şeklindeki telefon konuşması sorulduğunda; püpheli Kemal Aydın’ın Kızılay’dan emekli ve Mehmet Ali Çelebi’nin babası aile dostu olduğunu, Noyan’ın da Çelebi’nin sınıf arkadaşı olduğunu bu nedenle görüşmekte olduklarını, binlerce Harbiyeli’nin kendisi ile görüştüğünü zannetmediğini, görüşmelerin aile dostluklarından geldiğini, bu kişilerle Ankara’ya gidişlerimde görüştüğünü, kendisinin vatan ve millet sevgisi konularındaki fikirlerinden etkilendikleri için Neriman Aydın’ın onlar için idol olduğumu söylediğini beyan ettiği, 20.03.2008 günü saat 11.11'de Durmuş Ali’nin Neriman Aydın ile yaptığı telefon görüşmesinde Durmuş’un "Noyan falan döndü mü abla" dediği, Neriman'ın "Noyan Eğirdir’de amcası Özel Kuvvet. Amcası çok selamları var. Dün de Mehmet Ali Çelebi’nin var selamı. Noyan’ı da Özel Kuvvet seçmelerinde epeyce bir sıkıştırmışlar." dediği, Durmuş’un "İyi çok iyi, yok o çocuk güzel şeyler yapacak." dediğiniz, Neriman'ın "İnşallah sayende amcaları valla sayende, hep sen onlara idol oldun, örnek oldun gıptayla seni izliyorlar." şeklindeki telefon görüşmesi sorulduğunda;  görüşmede geçen Noyan’ın Mehmet Ali Çelebi’nin sınıf arkadaşı olduğunu artık teğmen olduğunu,  Eğridir’deki eğitimlerin zorluklarından bahsettiklerini, o çocuklar kendi kitaplarını okudukları için onu bir idol olarak gördüklerini Neriman Aydın’ın söylediğini beyan ettiği, 19.04.2008 günü saat 09.32'de Durmuş Ali’nin Neriman Aydın ile yaptığı görüşmede Neriman'ın “Akşama seninkiler vardı, Çelebi ile Kemal abin. Dedim Kahraman benden her hafta rapor alıyor dedim bunların durumu nasıl diye. Noyan diyo ki ablası, amcası “Kırmızı Beyaz” okuyorum dağda. Dedim ki ya şu amcanın şimdi gözüne girdin ha, dedim. Eğridir’in dağlarında kitap okuyasın, tamam mesele yok. Valla okuyom Neriman teyze dedi, herkese de okutturuyom dedi." dediği, Durmuş’un "Valla okuyorsa güzel işte tamam valla Noyan yırttı yani şimdilik. Valla benim çocuklara hepsine mecbur koşuyorum ya, en az iki kitap olacak çantasında. İlkinde mırın kırın ettiler, abi yani o şartları biliyosun filan, öyle yok dedim yok yok yok. Sıçtırmayın şartına, vurulduğunuzda yaralı yatacaksınız, kitap okuyacaksınız kitap okuyacaksınız o zaman." dediği şeklindeki telefon konuşmaları sorulduğunda; Neriman’ın ona rapor vermekten bahsetmesindeki kastın Noyan’ın kitap okuyup okumadığını söylemesi olduğunu, çocukların hepsine mecbur koşuyorum derken Mehmetçik dershanelerine gönderdiği kitaplar ve oradaki öğretmenlerden bahsettiğini beyan ettiği anlaşılmıştır.

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin telefonunda yapılan inceleme sonucunda;

Şüpheli Doğukan YORULMAZ ile 57 kez görüştüğü, şüpheli Eren MUMCU ile 74 kez görüştüğü, şüpheli Hasan Hüseyin UÇAR ile 351 kez görüştüğü, şüpheli Hamza DEMİR ile 32 kez görüştüğü, şüpheli Hatice BAHTİYAR ile 2 kez görüştüğü, şüpheli Kemal AYDIN ile 174 kez görüştüğü, şüpheli Kurtça BEKTAŞ ile 25 kez görüştüğü, şüpheli Neriman AYDIN ile 618 kez görüştüğü, şüpheli Noyan ÇALIKUŞU ile 514 kez görüştüğü, şüpheli Süleyman SOLMAZ ile 90 kez görüştüğü, şüpheli Yaşar TOZKOPARAN ile 190 kez görüştüğü tespit edilmiştir.


e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

    Ergenekon terör örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Gizli tanık Kıskaç’ın beyanlarında, şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın da aralarında bulunduğu örgütün Kuvayı Milliye uzantısının gizli bir toplantısında genç subaylara örgüt adına rozet takıldığı belirtilmektedir.

  Soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Yine soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetlerine sızmaya özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

Bu amaç doğrultusunda hareket eden ve bu amacı gerçekleştirme konusunda Ergenekon Silahlı Terör Örgütütarafından görevlendirildikleri anlaşılan şüpheliler Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun şüpheli Kemal Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda hareket ettikleri, Kara Harp Okulunda okuduğu sırada bir şekilde ulaştıkları şüpheli Mehmet Ali Çelebi’yi örgüte kazandırdıkları, bu aşamadan sonra da şüpheli Mehmet Ali’nin harp okulunda okuyan diğer öğrencilerin örgüte kazandırılması konusunda kilit bir rol oynadığı, bu amaçla samimi olduğu başta soruşturma kapsamında yakalanan Eren Mumcu, Önder Koç, Hasan Hüseyin Uçar ve Yaşar Tozkoparan’ı olmak üzere arkadaşlarını bilge bir kişi olarak tanıttığı şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile tanıştırdığı, sonrasında da şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın yönlendirmesiyle şüpheli Durmuş Ali Özoğlu ile tanıştırılmasını sağladığı, hafta sonlarında ve her fırsatta arkadaşlarını şüpheli Kemal ve Neriman’ın evine getirdiği, bazen de dışarıda buluşmalarını temin ettiği, gizli yapılan bu toplantılarda başta şüpheli Kemal olmak üzere Neriman ve Durmuş Ali’nin Ergenekon Terör Örgütü’nün propagandasını yaptıkları, şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın bir yandan Genelkurmay Başkanlığı ile ortak hareket ettikleri ve yapılan faaliyetlerden Genelkurmay Başkanlığının haberinin bulunduğu konusunda bir hava oluşturdukları, bir yandan da subay adayı askeri öğrencilerle çok yakından ilgilenip onları etkilemeye ve güven kazanmaya çalıştıkları, yapılan bu çalışmaların sonunda adı geçen Kara Harp Okulu öğrencilerinin örgüte katılmalarının sağlandığı, örgüte bu şekilde dahil olan bu askeri okul öğrencilerinin örgütün amaçları doğrultusunda eğitilmeleri konusunda seminer adı altında sık sık gizli toplantılar yapıldığı, askeri öğrencileri Türkiye Cumhuriyetinin yasama ve yürütme organına karşı askeri okul öğrencilerini kışkırtarak yönlendirdikleri, şüphelinin örgüte kazandırıldıktan sonra örgütün Kara Harp Okulundaki sorumlusu konumuna gelerek arkadaşlarını şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda yönettiği anlaşılmaktadır.  

Şüphelilerin Kemal ve Neriman Aydın’a okudukları okula ve askeri öğrencilere ait istihbari nitelikte bilgi temin ettiği, bu çalışmaları nedeniyle örgütteki üstlerinin takdirini kazandığı, örneğin şüpheli Neriman Aydın’ın Durmuş Ali Özoğlu ile yaptığı bir telefon konuşmasında; “Çelebi çok önemli bir bilgi verdi, onu kaleme alacağım. Alıyorum, bir iki sayfa tutacak ablası. Kahramanım, ona sana gönderdiğimiz en son Harbiye ile ilgili şeye ekleyeceğiz, ama çok dehşet bir şey, rezalet yani rezalet. Yani ne sen duy ne de ben söyleyim. Rezalet bir şey, belki de biliyorsunuzdur” şeklinde ifadeler kullandığı, faaliyetlerinin deşifre olmaması için çalışmalarını gizlice yürüttüğü, kendi aralarındaki örgütsel irtibatı sağlamak için sivil kişiler aracılığıyla temin ettikleri isim ve yer kaydı bulunmayan özel cep telefonu hattı kullandığı ve bunu diğer arkadaşlarına da sağlamaya çalıştığı, örgüt üyelerinin sızma ve örgütlenme faaliyetlerinin tespit edilmesini önlemek için karşı bir önlem olarak birbirleriyle aralarındaki ilişkileri normal arkadaşlık ve dostluk ilişkisiymiş gibi gösterme çabasına girdiği, askeri okul içinde örgüt faaliyetlerini hücre tipi yapılanma şeklinde sürdürdüğü, oluşan hücre yapılanmasında tüm örgüt üyelerinin birbirlerini tanımadıkları,  örneğin Hasan Hüseyin Uçar’ın kendisinden alt devre oldukları anlaşılan askeri öğrencilerle aralarında geçen bir diyalogda; şüpheli Mehmet Ali Çelebi ile irtibatlı ve etkisi altında olan öğrencilerin Mehmet Ali Çelebi ile Hasan Hüseyin Uçar’ın birbirleriyle tanıştıklarını ve bağlantı içinde olduklarını farkına vardıklarında şaşkınlık yaşadıklarının bizzat Hasan Hüseyin tarafından ifade edildiği,  Mehmet Ali’nin de bunu onayladığı görülmektedir.

 Şüpheli Mehmet Ali Çelebi’nin, şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın, Durmuş Ali Özoğlu’nun talimatları doğrultusunda örgüt üyelerini aşama olarak öncelikle komando olmaya ve daha sonra bu özelliklerinin yardımıyla Özel Kuvvetler Komutanlığına sızmaya teşvik ettiği, kendisinde de oluşan bu bilincin örgüt üyelerinde oluşturulması için azami özen gösterdiği ve kayıtlı konuşmalardan ve şüphelilerin ifadelerinden açıkça anlaşılmaktadır.

Şüphelinin diğer şüphelilerle aralarında geçen konuşmalarda Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerinden olan Yasama ve Yürütme organını cebren ortadan kaldırmanın bir gereği olarak sürekli siyasi konularda yorum ve değerlendirmeler yaptığı, bu bağlamda terör örgütünün kendi görüş ve düşüncelerine aykırı siyasi parti ve görüşlere karşı son derece tahammülsüz, şiddet içerikli konuşmalar yaptığı, demokratik seçimle iktidara gelmiş yürütme organını ve faaliyetlerini sürekli tahkir edip aşağıladığı ve kendisinde oluşturulan ihanet içinde olduğu kabulünden hareketle karşı eylem ve yasadışı girişim arayışında olduğu,  buna bağlı olarak şüpheli Noyan Çalıkuşu ile birlikte 30 Ağustos Zafer Bayramında özellikle Cumhurbaşkanı ve/veya Başbakan’a karşı bir eylem planı hazırlığı içinde olduğu, bu çerçevede tören resmigeçidi sırasında resmigeçitte kullanılan tankın/tankların törende bulunan Cumhurbaşkanı ve/veya Başbakan’a karşı vahim bir eylemde kullanmayı düşündüklerini ima ederek konuştuğu telefon konuşmalarıyla tespit edilmiştir.

  Şüpheli Mehmet Ali Çelebi’nin yasadışı bu yapılanma içindeki faaliyet ve ilişkilerinden rahatsız ve huzursuz olan ailesinin etkisinden sıyrılarak örgüt ilişkilerini aile bağlarından dahi öncelikli gördüğü, ağabeyi Volkan Çelebi ile  Hasan Hüseyin Uçar’ın aralarındaki görüşmelerinden ailesinin şüpheli Mehmet Ali’nin şüpheli Kemal Aydın ile görüşmesinden ve onunla gizli bir yapılanma içinde olmasından oldukça rahatsız olduğunu söylediği,  ancak şüpheli Mehmet Ali’nin bunu umursamayarak kararlı bir şekilde bağlantısını devam ettirdiği görülmektedir.

 Ergenekon Terör Örgütünün amacına ulaşmak için kullandığı yöntemlerinden biri olduğu bilinen, naylon terör örgütleri kurma, mevcut terör örgütlerine sızma, kontrol altında tutma ve amacı doğrultusunda kullanma faaliyetleri çerçevesinde, yerleşik Yargıtay kararlarıyla 3713 sayılı Yasa kapsamında terör örgütü olarak kabul edilen Hizb-ut Tahrir terör örgütüne  şüpheli Mehmet Ali Çelebi’nin örgütün talimatıyla sızdığı, bunun için kendisini muhasebeci olarak tanıtarak tanışmış olduğu taksi şoförü ve aynı zamanda Hizb-ut Tahrir Terör Örgütü üyesi olan Süleyman SOLMAZ ile temas kurduğu, kendisiyle toplantılarına katılmak için telefon görüşmeleri yaptığı ve çeşitli örgütsel doküman aldığı, şüpheli Neriman AYDIN’ın ikametinde bulunan  “Hizb-ut Tahrir” yazılı örgütsel doküman ile bunun altındaki, “Süleyman” “Ulus kiler çarşı girişindeki Türkcell telefoncu Rıza arkadaşı” “Keçiören sanatoryum konuşma yerleri” “Her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı” “Aşama aşama hazırlık” “Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var” “Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var” “CD ler kalabalık ortamda izleyin” “Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” şeklinde yazılar bulunan not kağıdının şüpheli tarafından şüpheli Süleyman Solmaz’dan temin edildiği, şüphelinin Noyan Çalıkuşu ile birlikte katıldığı bir Hizb-ut Tahrir Terör Örgütü toplantısında cep telefonuyla resimler çektiği, böylece şüpheli Mehmet Al Çelebi’nin Süleyman Solmaz vasıtasıyla Hizbüttahrir Terör Örgütüne sızmış bulunduğu, bu şekilde elde ettiği bilgileri üyesi bulunduğu Ergenekon Terör Örgütünde şüpheli Neriman Aydın başta olmak üzere diğer üyelerine verdiği, şüpheli Kemal Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun yaptıkları görüşmede, Kemal'in "Benim Özel Kuvvetlerim, Hizb-ut Tahrir’in belgelerini falanı filanı topladı yalla…taksici şoförle konuşurken Hizb-ut Tahrirci olduğunu anladı, telefonunu aldı ondan o bizim çiroz…Ondan sonra o Noyan’la birlikte Cumartesi Pazar kayda aldılar resimlerini çektiler adamın” dediği, Durmuş Ali’nin "Mehmet Ali mi becerdi bu işi" dediği, Kemal'in de "He Mehmet Ali, abi ben sana söyliyim o çocuk valla geleceğin genelkurmayı" dediği ve bu şekilde şüpheliden takdirle söz ettiği anlaşılmaktadır.

Şüpheli Kemal Aydın ve kendisine bağlı olarak çalışan Neriman Aydın tarafından görünüşte Atatürkçü olarak yetiştirildikleri söylenen askeri personel olan şüpheliler gerek dosya içerisinde bulunan telefon konuşmaları, a-mail içerikleri ve alınan ifadelerinde şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın ve hatta Durmuş Ali Özoğlu hakkında övücü takdir edici ifadeler kulanken, diğer taraftan eğitim gördükleri Kara Harp Okulu eğitim sistemini ve bağlı bulundukları komutanlarını aşağılama derecesinde eleştirmektedirler. Bu tablo karşısında askeri personel olan şüphelilerin kendi komutanlarına değil de ismi geçen şüphelilere ve dolayısıyla da örgüte gönülden bağlı oldukları açıkça anlaşılmaktadır. Bu durumda örgütün TSK’ne sızma konusunda elde ettiği ürkütücü başarıyı gözler önüne sermektedir. 

Örneğin Noyan Çalıkuşu ve Eren Mumcu tarafından 20.02.2007 tarihinde şüpheli Neriman Aydın’a gönderilen bir a-mailde; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”, 

Şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından gönderilen diğer bir a-mailde, “sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum”,

Yine şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen a mailde; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde şeklinde takdir, minnet ve saygı dolu ifadeler kullanırken, öte yandan   “Şu zamana kadar benim örnek alabileceğim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gönderilirken kişiliklerinden çok alaverelerle yaptıkları kariyerleri olmasıdır…her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundaki sistemde değişiklik yapıyor. Dolayısıyla Harbiyeliler neyin doğru neyin yanlış olduğunu değerlendiremiyor. Yaptıklarını da inanarak değil yapmak için yapıyorlar “ biçiminde hakaret derecesine varan eleştirilerde bulunabilmektedirler. 

Yine şüpheli Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen a-mailde; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşaları…” ifadeleri kullanılabilmektedir. Bir taraftan her fırsatta TSK’nin emrinde olduğunu ve esas devlet derken orduyu, başkomutan derken Genelkurmay Başkanını kastettiğini iddia eden şüphelinin diğer taraftan kahraman Türk Ordusunun üst rütbeli subayları hakkında kullandığı akılalmaz ifadeler, örgütün TSK hakkındaki gerçek düşüncesini apaçık ortaya koymaktadır. Tek başına bu ifadeler bile şüpheli Neriman ve Kemal Aydın tarafından örgüte kazandırılan askeri personel olan şüphelilerin örgütle ilişkilerini çözebilmek ve örgütün TSK üzerindeki emellerini anlayabilmek adına oldukça anlamlıdır.

 Açıklanan tüm bilgi ve belgeler ile bütün soruşturma işlemlerinden şüpheli Mehmet Ali Çelebi’nin; şüpheliler Şüpheli Kemal Aydın, Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun yönlendirme, emir ve talimatlarıyla Ergenekon Terör Örgütünün Türk Silahlı Kuvvetleri içine sızma faaliyetleri kapsamında Kara Harp okulu içinde hücre şeklinde oluşturulmuş örgütsel bir yapılanma meydana getirdiği ve  bu yapılanmayı okuldan mezun olduktan sonra da muvazzaf bir subay olarak görev yapmaya başladığı TSK içinde de devam ettirdiği,  şüphelinin diğer askeri okul öğrencisi kişiler üzerinde etkili ve yönlendirici bir konumda bulunduğu, onların örgütsel anlamda yetiştirilmeleri, eğitilmeleri ve hatta çeşitli sorunlarıyla yakından ilgilenip örgütsel yönlendirme faaliyetlerinde bulunduğu, diğer şüpheliler Noyan Çalıkuşu ile Eren Mumcu’nun yaptıkları bir konuşmada aralarında geçen “zaten yeminlerimizi de bugünler için yaptık” sözünden de anlaşıldığı üzere örgüt üyelerinin çok gizli ve yeminli bir bağlılık ilişkisi içerisinde oldukları, örgüt üyelerini devamlı olarak Yürütme organına, Başbakana ve Cumhurbaşkanına karşı bilinçli bir şekilde kışkırttığı ve hükümetin silahlı bir darbe ile ortadan kaldırılması gerektiği hususunda sürekli propaganda yaptığı, bir suç işleme kararı kapsamında kişilerin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçunu da işlediği,  

Şüpheli Mehmet Ali Çelebi’nin üzerine atılı ERGENEKON terör örgütünün  ara yöneticilerinden olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/1,135/1-2,43

3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.  

45- Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU

a-Savunmaları,

Savcılık beyanında;

Askeri Liseyi ve Kara Harp Okulunu bitirdikten sonra 2007 yılında Tank teğmen olarak Etimesgut Zırhlı Birlikler Okulu Eğitim ve Tümen komutanlığına kursiyer olarak atandığını, 11.07.2008’de Lüleburgaz 65. Mekanize Piyade Tugayı Tank Taburu 1. Bölük komutanlığına atanıp halen orada görev yapmakta olduğunu, bugüne kadar Harp Okulunda cep telefonu bulundurmaktan 3 gün oda hapsi dışında bir ceza almadığını, başka ceza aldıysa da hatırlamadığını, yaklaşık 2 sene önce almış olduğu 0 506 391 73 00, 0 505 452 85 72, 0 537 229 11 77 numaralı telefonları kullandığını,  bir de telsim hattı olduğunu fakat numarasını hatırlamadığını,

Durmuş Ali ÖZOĞLU'nu toplumsal dönüşüm yayınlarının sahibi, genel yayın yönetmeni ve yazarı olarak bildiğini, Ankara Atatürk Kültür Merkezindeki kitap fuarında Kemal AYDIN vasıtasıyla tanıdığını, o sırada Kara Harp Okulunda öğrenci olduğunu, ayrıca yaklaşık 1 yıl önce tam zamanını hatırlamadığı bir tarihte Neriman AYDIN'ın evinde görüştüğünü, bu görüşmenin sosyal ilişkiler çerçevesinde olan bir görüşme olduğunu, ayrıca telefonla da birkaç defa görüştüğünü, bunun dışında herhangi bir ortak faaliyeti olmadığını,

 Ercüment OVALI’yı Kızılay Konur sokakta bulunan Salon Buluş isimli kahvede Kemal AYDIN vasıtasıyla tanıdığını, kendi sağlık problemleriyle ilgili danıştığını,  aynı gün Neriman AYDIN'ın evinde de oturup sohbet ettiklerini,

  Hamza DEMİR ile yine Salon Buluş'ta Kemal AYDIN’ın yanında tanıştığını,  daha sonra yaklaşık 5-6 defa yüz yüze ve zaman zaman da telefonla görüştüğünü, ne iş yaptığını neyle uğraştığını bilmediğini, Hamza'ya bir defa maddi yardımda bulunduğunu, birlikte yürüttükleri ortak bir faaliyetin söz konusu olmadığını,

Neriman ve Kemal AYDIN'ı Harp Okulu 2. sınıfı bitirmesini müteakip yani 2005 yılı Ağustos ayında aile dostu olan M.Ç. vasıtasıyla tanıdığını, M.Ç.’ın onları ne şekilde tanıdığını bilmediğini, Kara Harp Okulunda bir subay adayı olarak Ankara'da bulunmasından dolayı Neriman ve Kemal AYDIN ile irtibata geçtiğini, daha sonra askeri öğrencilik hayatı boyunca ve bu zamana kadar kendileri ile sosyal münasebetler dâhilinde ilişkilerini devam ettirdiğini, Neriman AYDIN'ı annesi gibi bildiğini üzerinde çok emeği olduğunu, yemek yedirdiğini evinde misafir ettiğini, bu evde bu 3 yıl boyunca dünyalarını ilgilendiren konularda tartışmalarda bulunduklarını, ailesini tanıdıklarını memleketteki evlerinde misafir olduklarını,

Şüphelilerden Yaşar TOZKOPARAN'ı Harp Okulundan tanıdığını, kendisi 4. sınıfken onun 1. sınıf olduğunu, 2006 yılı sonlarında Yaşar’ı Salon Buluş’ta Kemal AYDIN’la tanıştırdığını, Yaşar'la birlikte Neriman'ın evinde hatırladığı kadarıyla bir defa yatılı olarak kaldıklarını,  kendisinin hafta sonu çıktığında çoğu zaman kaldığını, 

Mehmet Ali ÇELEBİ'yi 2000 yılında Maltepe Askeri Lisesine girdiğinde tanıdığını, sınıf ve sıra arkadaşı olduklarını, dostane ilişkiler içerisinde sürekli görüştüklerini,

Eren MUMCU'yu Askeri Lisede ismen bilmekle birlikte Kara Harp Okulu 3. sınıfta aynı sınıfta bulunmalarından dolayı tanıdığını, 

Önder KOÇ'u Harp Okulu 3. sınıfta tanıdığını, 4. sınıfta sıra arkadaşı olduğunu, 

Hasan Hüseyin UÇAR'ı Harp Okulunun başlarında ismen tanıdığını, daha sonra 3. sınıfa geçtiklerinde aynı binada bulunmaları ve arkadaşı Mehmet Ali ÇELEBİ'nin samimi arkadaşı olması nedeniyle tanıdığını,

Bu şüphelilerle ortak faaliyetlerinin olmadığını,

Şüpheli Kemal AYDIN’ın bizzat Genelkurmay Başkanına ismen mektup yazabilen ve o makam tarafından itibar gören bir kişi olduğunu, yazdığı mektupların içeriğini ve kendisine Genelkurmay Başkanı tarafından cevap verilip verilmediğini bilmediğini, ancak kişisel olarak normal bir vatandaşın mektubu ile Kemal AYDIN’ın mektubunun farklı değerlendirildiği kanaatine vardığını, çünkü onun kendisine itibar gördüğünü söylediğini, şüpheli Kemal AYDIN’ın yazdığı mektuplarda subay ve astsubayların izinlerinin bir bölümlerini mutlaka memleketlerinde geçirmeleri konusunda görüş bildirdiği, Genelkurmay Başkanlığı veya Kara Kuvvetleri Komutanlığınca bununla ilgili bir emir yayınlanmış olduğunu bildiğini, Kemal AYDIN’ın kendisine bu görüşünün emir olarak yayınlandığını söylediğini,  

 10 Temmuz 2008 tarihinde bir gazetede kendisiyle ilgili, T. A.'in Harbiyelileri gibi olduğunu belirten bir haber yayınlandığını,  bunun üzerine 11 Temmuz 2008 tarihinde görevli olduğu Etimesgut Zırhlı Birliğine sabah saat 8:00'de Tuğgeneral M.B.’nın bizzat kendisiyle görüşmek üzere geldiğini,  okul komutanı Tank Albay S.U.A.’ın odasına çağırtıp başbaşa yaptığı görüşmede "O insanlarla görüşmende Türk Silahlı Kuvvetleri olarak hiçbir sakınca görmüyoruz, eğer biz o gazetede çıkan o habere itibar etseydik ona inansaydık seni karşımıza oturtup çay ısmarlamazdık, baş başa sohbet etmezdik, inansaydık senin silahlı kuvvetlerden ihracına sebep olurdu.  Türk Silahlı Kuvvetleri arkandadır.  Türk Silahlı Kuvvetlerinin bünyesinde böyle bir terör örgütü yoktur. Dolayısıyla sen de silahlı kuvvetlere sızdırılmaya çalışılan biri değilsin biz bunu biliyoruz." şeklinde sözler söylediğini, bu sözlerden sonra yaptıkları görüşmelerin illegal bir faaliyet olmadığı kanaatine vardığını, ayrıca bu görüşlerin sadece komutanın şahsi görüşü olmadığı kanaatine vardığını, çünkü (E.D.) Komutanlığından bir tuğgeneralin gelip kendisiyle görüşmesinin şahsi bir görüşme olmayıp görevlendirme sonucu olan bir görüşme olduğunu, silahlı kuvvetlerin hiyerarşik düzeninin bunu gerektirdiğini, görüşmelerine başka bir kimsenin tanık olmadığını ancak bu komutanın kendisinden sonra şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile de görüştüğünü, hatta kendisine görüştüğün isimleri yazar mısın dediğini, bunun üzerine Durmuş Ali ÖZOĞLU, Kemal AYDIN, Neriman AYDIN şeklinde bir kâğıda yazıp kendisine verdiğini, ayrıca şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ'nin de kendi arkadaşı olduğunu birlikte görüştüklerini ona söylediğini, faaliyetlerinin askeri istihbaratın bilgisi dâhilinde gerçekleştiğini, illegal bir faaliyet olsa hakkında işlem yapılacağını, Harp Okulu 3. sınıfından beri bu kişilerle görüştüğünü, sıralı amirlerinden hiçbirinin bu kişilerle görüştüğünden dolayı hakkında bir işlem yapmadıklarını, Kemal AYDIN 01 Temmuz 2008 tarihinde gözaltına alındığında kim olduğu açıklanmasına rağmen Türk Silahlı Kuvvetlerinin kendisi hakkında bir işlem yapmadığını, ancak adli makamların kendisinin bu görüşmelerini suç olarak değerlendirerek hakkında işlem yaptığını, 

 Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun sahibi olduğu Toplumsal Dönüşüm Yayınları bünyesinde faaliyet gösteren Toplumsal Haber internet sitesinin bazı emekli subaylar ve Kıbrıs gazilerinin yazı yazdığı bir haber sitesi olup İ.H.K.’nın bu yayınevi tarafından çıkarılan bir kitaba önsöz yazdığını, bu sitede yazı yazan emekli subayların kitap yazdıklarını ve Toplumsal Haber internet sitesine yazı yazdıklarının Türk Silahlı Kuvvetlerinin bildiğini, Toplumsal Dönüşüm Yayınlarının bastırmış olduğu afişlerin askeri kurumlarda, Genelkurmay binalarında, Orgeneral Eşref Bitlis'in Cebeci’deki mezarlığında ve Kara Harp Okulunda asılı bulunduğunu, dolayısıyla şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun faaliyetlerinin Silahlı Kuvvetler tarafından bilindiği ve müsaade edildiğinin açık olduğunu, Durmuş Ali ÖZOĞLU'nun Kuvayı Milliye Derneğinin kurucularından olduğu ve sözde dernek bünyesinde motorize timler oluşturarak ayrı bir örgütlenme yapacağı konusunda bir bilgiye sahip olmadığını,

Kemal ve Neriman AYDIN'ın evine genellikle Mehmet Ali ÇELEBİ ile her hafta sonu gittiklerini, bazen hafta içi de Buluş Kafede bazen de evlerinde görüşüp buluştuklarını, bunun yanında zaman zaman aralıklarla Eren MUMCU ve Yaşar TOZKOPARAN’ın da gittiklerini,

Kemal AYDIN’ın bilge bir insan olduğunu ona büyük olarak saygı duyduğunu,

Şüpheli Neriman'ın ikametinde yapılan aramada ele geçen ve içinde çok sayıda ismin ve telefon numaralarının olduğu belge ve listeden haberi olmadığını, kişilerin hiç birini tanımadığını,

Yine Neriman AYDIN’ın ikametinde ele geçirilen başka bir dokümandaki askeri öğrenci oldukları anlaşılan E.E., O.M., B.C.Ş., E.G, B.C., B.B.G., Ö.Ş., N.Y. ve A.Ö. isimleri ve bazılarının isimlerin altında yazılı disiplin puanlarıyla ilgili açıklamalar bulunan yazı içeriği sorulduğunda; E.E., O.M. ve A.Ö.’ü bir Harbiyeli olarak tanıdığını, bu kişileri hiç Neriman’ın evinde görmediğini, sadece okuldan tanıdığını ortak herhangi bir faaliyetleri olmadığını, O.M. ve A.Ö.'ün Harp Okulundan ayrılmak istediklerini, kendilerine ayrılmamaları konusunda bir büyükleri olarak tavsiyelerde bulunduğunu, 

Şüpheli Neriman AYDIN’ın ifadesinde, zaman zaman evlerine asker öğrencilerin gidip geldiğini, yemek yediklerini ve kaldıklarını, bu şekilde gidip gelen öğrenciler olarak, Mehmet Ali ÇELEBİ, Noyan ÇALIKUŞU, Yaşar, Murat  ..., Emre... ve Emrah... isimli askeri öğrencilerin gidip geldiğini, bu öğrencilerin Kemal AYDIN ile uzun uzun sohbet ettiklerini beyan ettiği hatırlatılarak sorulduğunda; Mehmet Ali ÇELEBİ ile sürekli bu şahıslarla görüştüklerini beyan ettiğini, Yaşar’ın Yaşar TOZKOPARAN olduğunu Murat'ın soyadını hatırlamadığını,  Emre’nin Mehmet Ali ÇELEBİ’nin bir yakını olduğunu, Emre ve Murat ile Neriman'ın evinde bir kez yemek yediklerini,   

Şüpheli Kemal AYDIN’ın bu konuya ilişkin alınan ifadesinde, askeri öğrenci ve personeli Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan’ın getirdiklerini bunların sorunlarını dinlediklerini, gerektiğinde Genelkurmaya personelin sorunlarıyla ilgili bilgi vermek için not aldıklarını beyan ettiği, Neriman AYDIN’ın bu konudaki ifadesinde ise, Noyan ve birçok askeri personelin Kemal AYDIN’ın sohbetlerine katıldığını ancak çocukların sorunlarıyla ilgili kendisinin veya Kemal’in Genelkurmay Başkanına veya herhangi üst birime yazı yazmadıklarını beyan ettiği hatırlatılarak sorulduğunda; bu işin bir organizasyon olduğunu düşünmediğini, Kemal AYDIN’ın sohbetlerini beğendiklerini, okuldan sevdikleri arkadaşlarını alıp onların evine götürdüklerini, yemek yiyip sohbet ettiklerini, kendisini bilge bir kişi olarak bildiği için sorunlarını da ilettiklerini, ifadesinde Genelkurmay Başkanlığına bu sorunları ilettiğini söylemesinin sözünün dinlendiğini terör örgütüne adam toplamadığını gösterdiğini, Neriman AYDIN'ın bazı şeyleri bilmemesinin iki kardeş arasındaki kimin neyi ne kadar bilmesi gerekiyorsa o kadar bilgi verildiğinden kaynaklanıyor olabileceğini,

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun, Mustafa Kemal'in Erzurum kongresi öncesi çok sevdiği üniformasını çıkartarak milli mücadeleyi başlattığını anlatarak onlara da aynı şekilde davranmaları gerektiğini söylediğini, kurmay olun derken de Mustafa Kemal'in subaylarına kurmay olun talimatını verdiğini hatırlattığını, devlet derin olduğu kadar devlettir derken yukarıda da bahsettiği gibi Mustafa Kemal bilincinin Türklük şuurunda ne kadar derin olursa Türkiye Cumhuriyeti Devletinin iç ve dış düşmanlarına karşı o kadar korunaklı, güvende olacağını kastettiğini,

31.05.2008 günü saat 13.09'da Durmuş Ali ÖZOĞLU'nun Kemal AYDIN'ı aradığı ve Kemal’in telefonu kendisine verdiği, Noyan’ın "...bu tabi yaptığınız şeyler çok kutsal şeyler Ali amca. Biz de, biz de sizin izinizden gelemeye çalışıyoruz. Kemal amcamın sizin ellerinizde yoğrularak hakkaten müthiş bir konuma geldiğimizi düşünüyoruz." dediği, Durmuş Ali'nin "Biz nöbeti devredecez, onun için sağlam ve sıkısınız yani." dediği, Noyan’ın "Nöbeti devralmaya hazırız biz Ali amca. Şimdi Özel Kuvvetlere hazırlanıyoruz. Hem Özel Kuvvetlere hem de inşallah kurmaylık için çalışacaz yani." dediği, Durmuş Ali'nin "Kurmaylığa hazırlanıyorsun demi. Kurmaylığı ihmal etmeyin de. Kurmay olmadın mı bu iş yürümüyo. Yani siz kurmay olmazsanız olamazsanız biz nöbeti kime devredecez." dediği, Noyan’ın "Kesinlikle yani, Kemal amcamın da şeyi var, iki elim yakanızda olur diyo." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; Özel Kuvvetlere vatana en iyi şekilde hizmet etmek için hazırlandığını, kurmaylık hakkında da yukarıda anlattığını, görüşmede geçen nöbeti devretme olayının kendisinin Mustafa Kemal'in anlattığı şekilde Mustafa Kemal bilincini diri tutmak için nöbet değişiminden bahsettiğini,

06.06.2008 günü saat 17.29'da Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; Kemal’in "Noyan komutan gözlerinden öpüyorum. Geliyorsun de mi" dediği, Noyan’ın "Ben yalnız direk şeye gidiyorum Kemal amca. Üniformalıyız, üniformalıyım ben. Çelebi yanında demi. Tamam tamam ben yukarı çıkıyorum Kemal amca." dediği konuşmayla ilgili olarak; bunun bir buluşma görüşmesi olduğunu, üniformayla bir defa Kemal AYDIN'ın evine gittiğini,

13.06.2008 günü saat 22.15!de  X şahıs ile yaptığı görüşmede X şahsın "Nerdesin sen." dediği, Noyan’ın "Dikimevindeyim de. Siz kalabalıksınız, ben gelmeyim ya. Çelebi’lere gitçem, Çelebi’de kalacam. Kaç kişi var evde yarın, 60 kişi var mı?" dediği, X şahsın "Bilmiyorum, 60 olmayabiliriz ya, 50 kişi falan olabiliriz, konuşuruz yarın ya, olmaz mı? Şimdi bi şey söylemiyim yani." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; görüşmeyi Dikimevinde oturan jandarma sınıfından olan L.A. ile yaptığını, onların iki kişi kaldığını ancak evlerine çok gelip giden olduğunu, mübalağa olsun diye 50-60 kişi demiş olabileceğini,

Ergenekon Terör Örgütünün amaçlarından birisinin de, ülkede darbe zemini oluşturmak ve bir an evvel darbe yapılmasını sağlamaya çalışmak olduğu, bu güne kadar elde edilen delillerden de örgütün bu noktada ciddi faaliyetlerde bulunduğu ve çok sayıda değişik olaylar ve eylemler gerçekleştirdiği hatırlatılarak kendisinin bağlı bulunduğu Kemal AYDIN ile yaptıkları görüşmelerde, şiddet kullanmaktan, kan dökmekten ve sık sık hesap sormaktan bahsettikleri hatırlatılarak sorulduğunda; Türkiye Cumhuriyeti Devleti kurulurken Mustafa Kemal’in de İstiklal Mahkemelerini kurup yüce Türk Milletine hainlik edenleri cezalandırdığını, hatta daha sonraki safhalarda halifeliğin kaldırılması konusunda muhalif olan sahte din adamlarına bazı kişilerin kafaları kopacaktır dediğinin bilindiğini, bu nedenle onların da konuşmalarıyla Mustafa Kemal'in öyle yaptığını görüştüklerini,

12.06.2008 günü saat 22.14'de F. ile yaptığı görüşmenin başında karşılıklı hal hatır sorduktan sonra F.'nın "...çocuğum benim paşa olucan sen, paşa." dediği, Noyan’ın "Bak bazı şeyler yakın ha! za...az kaldı. Az kaldı. Aramızda kalsın, az kaldı baya. Mutlu günleri yaşayacaz, az kaldı milletçe." dediği, F.'nın "Sen şimdi böyle düşündükçe, böyle konuştukça, sen orada olmanın hakkını veriyosun Noyan." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; F.S.’nün aile dostu olduğunu, ona Kako Paşa dediğini, kendisine silahlı kuvvetlerin zararlı unsurlarla mücadelesinin başarıyla sonuçlanacağını söylediğini,

13.06.2008 günü saat 13.49'da L.Ç. ile yaptığı görüşmenin başında karşılıklı hal hatır sorduktan sonra L.Ç.'ın "Yaramazlık yok dimi" dediği, Noyan’ın "Yok yok yok, sen merak etme, o günler yakın, şey olacak yani, tamam mı?" dediği, L.'in "Hım, eyvallah kardeşim, görüşürüz." dediği, Noyan’ın "Sen merak etme, tamam mı? Ben bir şeyler biliyorum, bu konularda ilgileniyorum biraz onlarla tamam." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; L.Ç.’ın okul arkadaşı olup yukarıda F. ile yaptığı görüşme gibi olduğunu, 

Ergenekon kapsamında herkes gözaltına alındığından insanların korkar olduğunu, çevresinden edindiği intibanın bu olduğunu, o nedenle korktuk bizi sindirdiler şeklinde konuştuklarını,

14.08.2008 günü saat 19.28’de Yaşar TOZKOPARAN ile yaptığı görüşmenin başında karşılıklı hal hatır sorduktan sonra; Noyan’ın "Hamza abiyle görüşüyorum işte Hamza abi var ya. O, işte, zor durumda adam." dediği, Yaşar'ın "Abi nolucak ya. Yani hala bekliyoruz öyle." dediği, Noyan’ın "Tamam, Zafer Bayramını bekliyoruz işte. Zafer Bayramı ya 30 Ağustos. Hani Yunanı denize dökmüştük, tabi. Misafirler var şimdi telefonda da, yanlış bir şey anlamasınlar yani, yoksa biz severiz, Başbakanımızı ya Cumhurbaşkanını severiz yani, onlar yanlış anlamasınlar.” dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; 30 Ağustos’u Zafer Bayramı olduğu ve yanlış anlaşılmasın diye özellikle söylediğini, telefonunun dinlendiğini düşündüğünü, misafirler var şimdi telefonda derken telefonun dinlendiğini kastettiğini,

23.08.2008 günü saat 14.27'de Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmenin başında 30 Ağustos'ta Ankara'ya gideceğinden, Hamza'nın da Ankara'da olduğundan bahsettikten sonra Hamza'nın "Bunlar, bunlar. Türk Milletini sattılar ha. Türk Milleti boş değil, bunların anasını ağlatacak hepsinin, dur." dediği, Noyan’ın "Eyvallah, eyvalah. Hepsinin, hepsinin, bekliyoruz bakalım, Zafer Bayramını bekliyoruz işte." dediği, Hamza'nın "Valla yeni gelenden de ümidim yok. Yeni gelenden de ümidim yok." dediği, Noyan’ın "Yok yok yok, sakın öyle düşünme ha, anladın mı." dediği, Hamza'nın "Sen diyosan tamam, öyledir, tamam gardaş." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; eski Genelkurmay Başkanı hakkında pısırık olduğunun söylendiğini, ancak kendisinin Amerika'ya rağmen Irak'ın kuzeyine operasyon yaptığını,  Hamza'nın, "Yeni gelenden de ümidim yok." sözü üzerine "Sakın öyle düşünme, anladın mı." şeklinde söylemesinin nedeninin, kamuoyunda bir darbe beklentisi var olduğunu, bunu önceki Genelkurmay Başkanının gerçekleştiremediğini, yeni Genelkurmay Başkanının Mustafa Kemal gibi bunu gerçekleştireceğine inandığını söylediğini, "Zafer Bayramını bekliyoruz işte." demesindeki kastın Silahlı Kuvvetlerin üst düzey yönetimindeki değişikliğin gerçekleşmesi olduğunu,


 29.08.2008 günü saat 22.29'da H.C.Ü. ile yaptığı görüşmede; "Aşağılık vatansızlar dışarıda dolaşırken Mustafa Kemal'in askerlerini içeriye aldılar köpekler. Uyuyamayacam bu gece ya." dediği, H.'ın "İnsanda böyle bir ağırlık başladı, bende böyle bir mutsuzluk demeyim de, böyle bir çöküntü." dediği, Noyan’ın "Bir ağırlık demi, evet evet evet, inşallah bu akşam bekliyoruz bakalım, bu akşam. Bir şeylerden haberdar olursan hemen ara, telefonum açık." dediği, görüşmenin devamında açık hat almaktan bahsettikten sonra "Dinliyor o. çocukları, telefonları da p.... Yarın artık devlet Mustafa Kemal'in çizgisine geldiği zaman, bizim elimize geçtiği zaman gerek kalmaz da, dinleyen minleyen kalmaz da. İşte öyle bir durum olmazsa, daha sonra olursa diye yani” dediği okunup sorulduğunda; bu görüşmeyi hatırlayamadığını,

  30.08.2008 günü saat 09.13'de Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmenin başında Zafer Bayramı ile ilgili konuşurken "İktidar partisinin çelengini de koydular. Muhalefet partisinin çelengini de koydular. Bütün bokun çelengini koydular." dediği, Mehmet Ali’nin "Temizleriz canım, önemli değil." dediği, Noyan’ın "Temizleyeceğiz abi, az kaldı da, bugün canım sıkkın ya, dün. Dün diyorum, daral geldi bana. Ve daralımda da haklı çıktım. Baksana bir şey olmadı daha." dediği, Mehmet Ali'nin "Aman ha, aman dikkat et Noyan'ım. Bak Kobra geçiyor burdan şimdi. Affetmezler ya." dediği konuşma okunup sorulduğunda;  bu görüşmeyi hatırlamadığını,

10.09.2008 günü saat 22.09'da Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmenin başında Tekirdağ F Tipi Cezaevinde tutuklu bulunan şüpheliler Kemal AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU'nu ziyarete gideceğinden ancak görevlilere küfrederek içeriye almadıklarından bahsettikten sonra "Oğlum yeter çıksınlar artık ya, canım sıkılıyor ya. Yemin ediyorum ya. Çıkalım şu mahkemeye biz de. Üniformalarımızla abi. O... çocukları hala tutuyorlar onları, p.. herifler, a.. k... uyuzları ya. S... gitsin o... çocukları. O telefonu dinliyorlar, p... analarını s..., onların çocukları. Hesap soracağız onlardan, dinlesinler anasını s...." dediği, M. Ali ÇELEBİ’nin "Belki iyi niyeti olanlar da vardır aralarında." dediği, Noyan’ın “İyi niyetli olanları s..., onların niyetlerini s... onların, adam olsalar el koyarlar olaya p...." dediği, M. Ali ÇELEBİ’nin "Yav kardeşim, eğer olumlu yanıt alırsam ben sana haber veririm." dediği, onun "Tamam konuşuruz orda, telefonları, şey radyonun kenarına koyar, yine konuşuruz." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; bu görüşmeyi büyüklerinin terör örgütü üyesi olamayacağını düşündüğünden hiddetlendiğinden dolayı küfürlü ve hakaretli olarak konuştuğunu, itham edilen şey terör olduğundan ona çok ağır geldiğini,

 Hizbuttahrir örgütünü bilmediğini, yaklaşık 5-6 ay önce Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisini tanıtmadan bir taksiciyi konuşturduğunda adamın Hizbuttahrir örgütünden bahsettiğini, durumu onlara anlatan Mehmet Ali’nin bu şahısla Ankara'da Anafartalar çarşısının karşısındaki cep telefonu dükkanında buluştuğunu, devletin subayı olarak istihbaratçı olmasalar da zararlı bir tehdit olarak gördükleri bu örgüt hakkında bilgi toplamak için kimlik açıklamadan bu şahısla görüştüklerini, kendisinin uzakta durduğunu, adamın Mehmet Ali’ye Hizbuttahrirle ilgili dokümanlar verdiğini, bu dokümanları inceleyip CD’lere baktıklarını, tamamen Türkiye Cumhuriyeti ve Mustafa Kemal aleyhinde aşırı dinci irticai bir faaliyet olduğunu tespit ettiklerini, Kemal AYDIN'ın da bu işten haberi olduğunu,

 31.07.2008 günü saat 17.36'da Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede; Noyan’ın “İyi, ben dün, Tugay komutanıyla görüşme yaptık da. Ha işte ondan sonra şey konuştuk komutanla. Bu olayları sordu yani ben gazeteye çıktım ya. Olayları sordu. Dedim böyle böyle, anlattım hepsini, komutana anlattığım gibi, şeye paşaya anlattığım gibi. Oo bayağı mest oldu adam ya. Dinledi sırf dinledi adam beni ya. Kemal amca ya ne yapmış bizi ya valla var ya derya yapmış adam bizi. Derya yapmış derya. İtibar, itibar gören insan olduk ya valla sayelerinde.” dediği, Mehmet Ali’nin "Anladım. Sen de anlattın. De mi ya…Noyan’ım başka bir durum oldu mu” diye sorduğu,  Noyan’ın  “Komutan Ergenekon diye şey yaptı, sordular, Ya Noyan neymiş falan dediler tamam mı,  ne olmuş falan. He, Ergenekon ya falan demeye...Tamam mı. Şaşırdılar adamlar, var ya şok oldular şok.” dediği, Mehmet Ali’nin “Onlar afallar, sana dokunamazlar.” dediği, Noyan’ın “Nasıl afalladılar biliyor musun, sonra anlattım ben olayı böyle böyle diye. Sonra endişelenmeye gerek yok dedim. Bu isimler işte şeye çıktı, komutanlığa kadar çıktı yani, ben bi gazeteye çıktıysam. Tabi ki bölük komutanı durumdan haberdar Genelkurmay Başkanı durumdan haberdar dedim. Tanıştığım insanlar da dedim insanlar da koruyorlar, Özel Kuvvetler vasıtasıyla koruyorlar dedim sorun yok dedim. Öyle dedim artık, ne yapayım öyle işte.” dediği, Mehmet Ali’nin yine “Evet…Bitti…Ondan sonra durdular demi.” diyerek onaylar ve destekler şekilde sözler söylediği konuşma metni okunup sorulduğunda; Tugay komutanıyla Z. gazetesinde çıkan haberle ilgili konuştuğunu, beni Özel Kuvvetlerle koruyorlar sözünün şahsi görüşü olduğunu,

 Hamza Demir daha önce gözaltına alınıp serbest bırakıldığından ona zarar gelmesin diye başka bir kahvede görüştüklerini,

    01.07.2008 günü saat 14.11'de Volkan ile yaptığı görüşmede; Volkan'ın "Ben Volkan, Mehmet Ali'nin abisiyim nasılsın? Şimdi olanlardan haberin var mı? Şimdi bu hani arada sırada görüştüğümüz. Açık konuşmak istemiyorum. Durumu, söz konusu Mehmet Ali'ye de ulaşmaya çalışıyorum, sana ulaştım şu an. Bir sorun yok dimi sende?" dediği, Noyan’ın "yok bende yok Çelebi'de de olmaz." dediği, Volkan'ın "Neye göre söylüyorsun bunu?" dediği, Noyan’ın "Şu an müsait değilim, olmaz abi sorun olmaz." dediği, Volkan'ın "Peki sizin herhangi bir resmi bir bağlantınız yok demi? Yani herhangi bir yere geçmiş isminiz filan yok. Sadece görüşme düzeyindedir, görüşme düzeyindedir… Yalnız şey, Noyan bu işlerden uzakta durmanızı rica ediyorum. Mehmet Ali ye de söyle bunu, ben onu uyarmıştım bi kere,  bi daha uyaracam telefona ulaşamıyorum şu an ona tamam mı” dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; Volkan’ın ona kendi görüşünü söylediğini, bu görüşmenin onunla alakalı olduğunu, 

   01.07.2008 günü saat 18.54’te A. İle yaptığı görüşmede; "Tabi abi şu an bi durum yok zaten. Kemal amca o aramaları yaparken, saat, bunlar biliyorsun böyle erken saatlerde damlıyorlar, 7’de gelmişler Neriman teyzenin evine de 7’de gelmişler. Kemal amcanın Konutkent’teki evine de 7’de gelmişler. Kemal amcam çok rahatmış, bir ay sonra göreceksiniz demiş, bir ay sonra göreceksiniz demiş. Bir ay sonra başbakan olarak görüşeceğiz demiş.” dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; bu görüşmeyi Almanya'daki A. ile yaptığını, soyadını bilmediğini,  Kemal AYDIN’ın bunu psikolojik savaş olarak söylemiş olabileceğini,     

    02.07.2008 günü saat 14.57'de Eren MUMCU ile yaptığı görüşmede; Eren’in "var mı senle ilgili bir sıkıntı" dediği, Noyan’ın "Yok yok, ya soran yok. Ali amcayı da gözaltına almışlar ya. Oğlum bu olay iyi oldu demiyorum ama, iyi tarafından bakın, bu olay hızlandı yani, bunlara bişi olmaz merak etme."dediği, Eren'in "Şey de var, diğer paşamızın da şeyi var işte, avukatlık mavukatlık muhabbeti var ya. Halleder belki halledebilir." dediği konuşmayla ilgili olarak, bu görüşmeyi Eren MUMCU ile yaptığını, Ergenekon operasyonuyla ilgili olduğunu, işi halledecek olan paşanın kim olduğunu ve görüşmenin içeriğini tam olarak hatırlayamadığını, 

    07.07.2008 günü saat 08.17'de Eren MUMCU ile yaptığı görüşmede; Noyan’ın "...Bak dışarı çıkmaları için bizim ifademiz lazım tamam mı. Bizle konuşuyo ya Kemal amca Neriman teyze, hep bizle konuşuyorlar. Kemal amcayı Silahlı Kuvvetlere girmeye çalışmaktan içeri atmışlar anlıyon mu. Biz de diyecez böyle suç örgütüne üye değiliz falan. Öyle yapacaz yani bu işi." dediği, Eren’in "Şimdi ben görüştüm, bizim takım komutanı var, iyi. Biraz dilekçeyi söyledim, biraz telaşlı, o şimdi ortalığı." dediği, Noyan’ın "Abi sorun yok ya o kadar sorun yok. Yusuf abi için sorun yok, şimdi sana açıklayamıyorum telefonda. Telefon ...yapıyor tamam mı. Şimdi sana açıklayamam, onun için, sorun yok yani, kimse kim önemli değil, anlatabildim mi. Ama sen kimseye söylemeseydin keşke. Beni de bugün herhalde gelip alacak burdan Yusuf abi. Bugün Ankara'ya giderim, sonra İstanbul'a giderim. Evet, haricilerin yanında değil mi?" dediği, Eren'in "Yanımda yanımda da ona gerek var mı, hariciye?" dediği, onun "Yusuf abi bayağı rica etti, zaten yeminlerimizi de bugünler için yaptık, tamam." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; bu görüşmelerin Ergenekon soruşturması kapsamında yakınlarının bu muamelelere maruz kalmasından dolayı şahsi olarak gösterdiği tepkiler olduğunu,

   07.07.2008 günü saat 19.29'da Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmede; Noyan’ın "Bu senin diğer numarandı demi." dediği, Hamza’nın "Ee, öbürlerine el koydular bu hattı yeni aldım gardaş tamam mı." dediği, Noyan’ın "Sen biliyon demi durumları. Bizim bi gelme durumumuz var da, İstanbul'a gitme durumumuz var. Alıkonmayla ilgili, sorunum yok ta ifade sadece. Kurtarmak için kurtarmak için. Üçümüz, bi de Yüksekova'daki." dediği, Hamza’nın "Anladım gardeş, bi görüşelim de öyle gidin." dediği, Noyan’ın "O Yusuf abi halletti onu Hamza abi, Yusuf abi halletcek onu, avukat." dediği, Hamza’nın "Ha tamam, çünkü ben sizi tanımıyom dedim, hiçbirini tanımıyom dedim. İsim vermedim, sorabilirler, sorarlarsa öyle bi görüştük, ama ismini falan sormadık, deyin geçin ya. Yani Yusuf halleder gerçi de." dediği, Noyan’ın "Ee, büyüğümüz öyle dedi mi, şu an içeride?" dediği, Hamza’nın "Yok, onlan içeri girerken görüşemedik.” dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; bu görüşmelerin Ergenekon soruşturması kapsamında yakınlarının bu muamelelere maruz kalmasından dolayı şahsi olarak gösterdiği tepkiler olduğunu,

 30.08.2008 günü saat 23.05'de S.  … ile yaptığı görüşmede; S.’ın "Ben Google’dan baktım size. Çok tehlikeli, hiç bahsetmiyecem." dediği, Noyan’ın “Tamam aramızda kalsın. Tehlikeli evet, dikkat et." dediği, S.’ın "Senin ne işin var abi öyle şeylerle ya?" dediği, Noyan’ın "Sen, yok şey, onlar yalan dolan, şey. Onlar doğru olsa biz burda olmayız zaten." dediği, S.'ın "Ama yani yine de böyle kişilerle görüşmen pek iyi değil bence abi. Ha kendi fikrim yani." dediği, Noyan’ın "Yok, sen onu bilmezsin. Şimdi sen, şimdi onların içini bilmezsin. Tanıyacan zaten yakın zamanda hepsini." dediği, daha sonra toplumsalhaber.com'daki yazıları okumasını tavsiye ederken "Tamam mı, orda bütün bilgileri ordan elde edebilir, ora orası temiz güzel bilgi verir, tamam mı. Temiz güzel bilgi verir doğru verir." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; S. isimli şahsı tanımadığını, görüşmeyi de hatırlamadığını, 

 01.08.2008 günü saat 09.49'da Hamza DEMİR ile yaptığı görüşmede; Hamza'nın "Komutanım bu telefon benim. Bu özel, kimsenin üstüne de kayıtlı değil. Artık bunla görüşürüz. Bir tane de Çelebi'ye aldım." dediği, Noyan’ın "Öyle mi, ha iyi yapmışın ya." dediği, Hamza'nın "Aynı numara, sonu 70." dediği, Noyan’ın "Bundan benim de almam lazım." dediği, Hamza'nın "Ya bizim H. var ya H.'ın babası yapıyo, ona ben telefon açıyım da bir tane de sana ayarlasın. Hacıbektaş’tan ayarlıyorlar." dediği, Noyan’ın "Tamam, Çelebi’ye verirsin, sen uğraşma, Çelebi halleder o zaman." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; H.’ı tanımadığını, özel hat çıkarılmasıyla ilgili bir şeyler olduğunu ama hatırlamadığını,


07.08.2008 günü saat 23.03'te Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde; Noyan’ın “Şimdi dinleyen p... var ya, şimdi misafir, telefona misafir oluyolar kulak misafiri oluyolar ya. He biz Zafer Bayramımızdan bahsediyoz yani” dediği, Mehmet Ali’nin “Evet. Türk milletine hizmet edenleri dinliyolar,” dediği, Noyan’ın “Tabi tabi onları dinliyorlar. Onlar da hainlik yaptıkları...” dediği, Mehmet Ali’nin “Hainleri dinlemiyolar.” dediği, Noyan’ın “Tabi tabi onlar hainler hainleri dinlemez zaten” dediği, Mehmet Ali’nin   “Neyse biz buradan onları uyaralım da. Belki düzelirler. Bilsinler, kimi dinlediklerini bilsinler.” dediği, Noyan’ın “İkaz edelim de. Zannetmiyorum ben…Eyvallah kardeşim, aynen ona göre davransınlar ki...Şimdi pişmanlığın da artık, hainliğin pişmanlığı affolunmaz yani.” dediği, Mehmet Ali’nin “Evet. İhanetin cezası ölümdür, unutanlara önemli bir hatırlatma.” dediği, Noyan’ın “Tabi ihaneti vataniye kanunu ya, 24 ün anayasası bunlar tabi” diyerek bir takım hazırlıklar planladıkları ve planları başarıya ulaştığında telefonlarını dinleyebilecek devlet görevlilerini vatana ihanetle cezalandıracaklarını belirttikleri görüşmeyle ilgili olarak; telefonların dinlenmesi ile ilgili görüşme olup soruşturma hakkındaki görüşleri olduğunu, 

10.08.2008 günü saat:12.20'de Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmenin başında kendisine para göndereceğinden bahsettikten sonra "He bir de Hamza abi aramıştı. Görüşemiyoruz falan, Hamza abi aramıştı seni. Tamam, sen bir ara onu. Görüşmek istiyor seninle. Bir de hat aldı mı sana telsim hat." dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ'nin "Ya başka bir hat var bende ya onu mu diyon, ondan mı görüşelim diyon." dediği, Noyan’ın "he isimsiz hat, ondan bana da tedarik ederseniz iyi olur ya, ben…" dediği, M.Ali ÇELEBİ'nin "Benimkini sana yollayayım ben kullanmadım onu sana da tedarik edelim onu H. ayarlıyor zaten tamam ben H.’a bugün söylerim." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; telefonları dinlendiği için açık hat tabir edilen, hiç kimse adına kayıtlı olmayan bir hattı Mehmet Ali 'den istediğini,

18.09.2008 günü saat 10.20'de X Şahıs ile yaptığı görüşmede; "Komutanım, bir de komutanım, orduevinde arama yapıyor olabilirler şu an. Onu bi sorarsınız komutanım. Orduevinde benim bi çengelli bi defterim vardı komutanım, onun alınmaması gerekiyor, muhafaza edilmesi gerekiyor." dediği, yaklaşık 10 dakika sonra saat 10.30'da yine X şahsa, "Komutanım arama yapmışlar mı komutanım?" dediği, X şahsın "Bakıyoruz işte ya, ona ulaşmaya çalışıyorum." dediği, Noyan’ın "Ona ulaşırsanız komutanım dersiniz ki, bi tane rafta komutanım benim çengelli bir tane defterim var beyaz kaplı, hemen dolabın üstündeki rafta komutanım, buzdolabın üstündeki rafta. Şey var arasında kağıtlarım filan var, onların şey olması lazım komutanım, saklamaları lazım. Bu sim kartı da atacağım komutanım” dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; çengelli defterde Mustafa Kemal'in söylediği sözlerin bulunduğu kağıtlar olduğunu, onlara zarar gelmesin diye komutanının almasını istediğini, komutanın onları alıp almadığını bilmediğini,

18.09.2008 günü saat 10.26'da Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; Neriman’ın "Teyzem, Haticeyle ben konuştum. Yusuf beye ulaşmaya çalışacak." dediği, Noyan’ın "Tamam, üniformalı mı gideyim Neriman teyze yoksa" dediği, Neriman’ın "Yok sivil git sivil git. Fotoğrafını falan çekerler Allah korusun, sivil git teyzem." dediği, Noyan’ın "Tamam. Peki ben ne konuşayım onlarla yani, dostuz, arkadaşız." dediği, Neriman'ın "Tabi ki, aile dostuyuz yani. Bundan başka, M. amcam vasıtasıyla tanıdığımız Selçuk’a seyahate geldiklerinde tanıdığımız dostlarımız, aile dostu olduk. Sonra, diğer arkadaşımı da ben amcamla tanıştırdım, sık sık evlerine gideriz yatarız, annesi annemdir, Neriman hanım teyzemdir, yani bütün yaşananlar, bunlar, Kemal bilge bir insandır. Biz Kemal amca, amca dediğimiz can insandır, sadece biz." dediği, Noyan’ın "Sohbetleri, sohbetleri filan şey eder mi böyle, ne konuşurdunuz der mi?" dediği, Neriman'ın "Tabi, bütün dünyayı konuşuruz, danışırız bütün dünya hadiselerini" dediği, Noyan’ın "Mustafa Kemal öğretir bize" dediği, Neriman’ın "Öğretir deme, Mustafa Kemal’i konuşuruz, dünyayı konuşuruz, dünyayı konuşuruz, tamam? Öğretmek değil de hani konuşmak, sohbet etmek, soru sormak. Zaten bunlar, gerçek olan bunlar. Başka bir şey değil. O bilge bir insandır, yani evet, başka bir şey de yok zaten. Biz kendilerinde kalırız, onlar bizim evimizde kalırlar, bunlar zaten yaşanan şeyler tamam mı. Harp Okularıyla ilgili sorabiliriz biz, Harbiye öğrencisiydik onunla tanıştığımızda, tabi ki biz sorarız, genç insanlarız yani." dediği, Noyan’ın "Ben öyle fazla Mustafa Kemal’in askeri falanız demiyim değil mi?” dediği ve Neriman’dan ne şekilde ifade vermesi gerektiğine ilişin sorular sorduğu konuşma metni okunup sorulduğunda; Mustafa Kemal'in askeriyiz ibaresinin yanlış anlaşılıp başka bir anlam çıkarılabileceği için söylememesi gerektiğini düşündüğünü,

18.09.2008 günü saat 10.28'de yine Neriman AYDIN ile yaptığı ve önceki görüşmenin devamı niteliğindeki telefon görüşmesinde; "Tamam, fazla Mustafa Kemal’in askerleriyiz falan demiyeyim." dediği, Neriman'ın "Deme, hayır hayır hayır, gayet normal." dediği, Noyan’ın "Bir de orduevinde benim şey vardı, bir tane defterim vardı, o sürekli not aldığım defter." dediği, Neriman'ın "Onu götürme" dediği, Noyan’ın "Onu, arama yaptılarsa, arama yapıyorlarmış herhalde şu an." dediği, Neriman'ın "Arama yapmazlar, sen tanıksın sanık değilsin. Başka sim kartın var mı? Bu sim kartını at, de ki, şunu kullanıyorum de.” dediği, Noyan’ın “Başkasının H.’ın üstüne kayıtlı ama." dediği, Neriman'ın "Olsun, şimdi sen bu telefon simini çıkarıp atıyorsun, öbürü öbürünü takıyorsun tamam. Bunu hemen yok et." dediği, Noyan’ın "Tamam başkasına, başkasına vereyim şu an, tamam." dediği ve aleyhlerine delil olabilecek verileri kaybetme taktikleri aldığı görüşme metni okunup sorulduğunda; bu görüşmede imha edilmek istenen sim kartın Eskişehirli olduğunu hatırladığı H.Ü.'a ait olduğunu, görüşmenin o andaki psikolojik durumları nedeniyle yaptıkları bir görüşme olduğunu,

 18.09.2008 günü saati 11.20'de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; "Neriman teyze bu şimdi telefonlarla ilgili telefonun kayıtlarıyla ilgili falan çıkarsa ne yapayım ne diyim?" diye sorduğu, Neriman'ın "Bunu mu kullanacaksın öbür sim kartını mı, hangi numaranı vereceksin? Sen bi kapat sen bi kapat, ben başka numaradan arayım seni." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; telefonlar, görüşmeler dinlendiği için yapılmış görüşmeler olduğunu,

18.09.2008 günü saat 11.21’de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede; Neriman'ın "Bak şimdi ne yapacan biliyor musun o zaman teyzecim. Bu numarayı değil o numarayı vereceksin. Yeni hattı yani o numarayı kullanıyorum diyeceksin. Daha önce 505 kullandım attım, bilmiyorum numaramı. Bunu verirsen bunu verirsen, burdaki konuşmaların tamamını dökecekler teyzem. Ama bu simini de bu simini de yok et. Olur telefon götürme ama, numaran dedikleri zaman da işte bir numara ver. Bu numaranı verme, bu numaranda çok kayıtlı şey var şimdi." dediği, Noyan’ın "Doğru, kayıtlı çok şey var, yalnız bu telefon numarası da bizim şeye kaydı, işte Eskişehirli var ya." dediği, Neriman’ın "Hadi teyzem, götürme telefonunu." dediği konuşma metni ile aynı gün saat 11.26'da Neriman ile yaptığı görüşmede; Neriman'ın "Bu telefonu ne yapıyorsan yap ama bu numarayı verme sakın" dediği, Noyan’ın "Yok yok, tamam Neriman teyze tamam." dediği, Neriman'ın "Hadi teyzem, çünkü bak seninle bu konuşmalarıma istinaden gelir beni de alırlar çünkü. Bu, bunlar bu telefonda kayıtlı, şimdi gelir beni de alırlar." dediği konuşma metni ve yine aynı gün saat 11.27'de Neriman ile yaptığı görüşmede; Neriman'ın "Sen sen, akıllı bir çocuksun. Yani dostluk dışında bir şey yok zaten teyzecim biliyorsun. Ayrıca da yüksek mahkemeye bizim şahitliğimiz var diyeceksin, şahitlik talebimiz var. Ama bu numara bu numara, son derece tehlikeli şu numara." dediği, Noyan’ın "Eski numaramda da yalnız bazı şeyler olabilir, kullanmıyorum" dediği, Neriman'ın "Olsun, ama bunun ama bunun kadar değil. Yusuf beyin telefonunu aklında tut, avukatımı istiyorum de tamam mı. Avukat gelmeden de konuşma sakın. He savcılıkta ver ifadeni. İfadeni savcılıkta ver, şeyde verme bak, Yusuf bey sana ulaşmadan ifade verme. Ama şu numaranı lütfen verme." dediği, Noyan’ın "Yok yok, onu şimdi imha ederim birazdan." dediği konuşma metni birlikte sorulduğunda; genç yaşta gözaltına alınmasının verdiği sıkıntıyla ilgili olduğunu,

    18.09.2008 günü saat 12.46'da Neriman AYDIN’a gönderdiği "Teyzecim paşayla görüştüklerimizi söyleyim mi savciya" mesajı okunup sorulduğunda; M.B. paşayla yaptığı görüşmeyi anlatıp anlatmayacağını Neriman AYDIN’a sorduğunu, onun doğru olmayacağını söylediğini ancak avukatıyla yaptığı görüşmede paşayla yaptığı görüşmeyi anlatmasının doğru olacağı söylendiği için burada anlattığını,

    18.09.2008 günü saat 12.50'de F. ile yaptığı görüşmede; F.'nın "Kurban olsun halan, şey teyzeni de tutuklarlar. Şey yap,i komutanlarla paşayla konuştuklarını konuşma. Sadece sen biz ahbabız, annem önce tanıştı yolda giderken tanıştı, biz bundan sonra görüşme yaptık, haftada bir görüşürüz yani. He başka bilmiyorum yani, sorulara cevap vermemen çok daha iyi olur. He düşüne düşüne, mantıklı, böyle çok düşün, serinkanlı ol, gayet serinkanlı ol. Eğer konuşmak istiyorsan şeyden konuş, orda yanındaki komutanların telefonuyla konuş. Ha bu benim telefonu ara tamam mı yavrum.” dediği, Noyan’ın "Tamam ben telefonu verecem şimdi zaten komutanıma." dediği, F.'nın "Şahitliğiniz dinlenecek diye 3 kere avukat verildi, şimdi avukatın gelmeden hiç konuşma. He üst mahkemede de zaten şenin şahitliğin var, seni şahit olarak dinleyecekler. Başka türlü izin verme, hiçbir yere imza atma, başka şeye de müsaade etme. De ki, ben şahit olarak yazıldım üst mahkemeye. Benim bildiğim yok, biz ahbabız ondan sonra aile dostuyuz." dediği konuşma metni okunup sorulduğunda; F.nın Neriman’ın yakını olduğunu ve gözaltıyla ilgili kendisine yol gösterdiğini,

   Lüleburgaz Orduevi 109 numaralı odasında yapılan aramada bulunan "Kayhan Yapı Malzemeleri" antetli ajandanın yapılan incelemesinde ajandada yazılı "Kemal amcam bu işe 4 kişi başladı. Onunla Neriman teyzeme saldırmadılar.  Ercüment ağabeyle Hakan abiye  saldırdılar. Ercüment abi sınıfı geçti, Hakan abiyi satın aldılar. Halbuki yetenekliydi, ama ruh lazım.” şeklindeki not okunup sorulduğunda; Kemal Aydın’ın insanlara Mustafa Kemal ilmini anlatmaya tam olarak hatırlayamadığı bir tarihte 4 kişiyle başladığını, bunların Neriman AYDIN, Ercümen OVALI ve H. E. olduğunu ve notun bunlarla ilgili olduğunu, 

   Aynı ajandada yer alan "2006 Mart AKM-Neriman teyze Ali amcanın fuardaki konuşmaları. Bu işi yapacaklar K.E. gibi yapmasınlar. Başımıza Turgut Özal'ı getireceklerse yapmasınlar. Bir de bizi onlarla uğraştırmasınlar. Öldürseler ne olur, tutuklasalar ne olur. Hayat buldu ya bir şeyler. Oğlum mutlaka kurmay olacaksın" şeklindeki not okunup sorulduğunda; Mustafa Kemal'in ilke ve inkılâplarını devam ettirecek bir devlet istediğini, kan dökülmesi taraftarı olmadığını, yazı içindeki K.E.’in Kenan EVREN olduğunu, onun yaptığı gibi, ülkeyi düzeltmek adına yaptığı gibi yapılmasını istemediğini, 

  Ajandada yer alan "Ergenekon ifadesi Türk Milletinin tarihinde Beytullah kadar önemlidir. Bu kadar önemli bir yeri emp. emrinde olan köpekler 1.... olgusu yaptılar. Ergenekon ismini ayaklar altına aldılar. Bugün ERGENEKON adını kullanan ...... emrindekiler yarın Beytullah derler. Devlete kültür, tarih, manevi değerlere yok ederek saldırıyorlar, hepsini bir arada yapıyorlar, değerleri kirletiyorlar. 2006’da devlete baş kaldırma isyan. Şemdinli Van'da da yetkisiz bir mahkeme kendini yetkili addederek devleti yargıladılar. Haksız olarak 39.5 yıl mahkumiyet verdi. Bu görevsiz yetkisiz mahkeme T.C devletinin
gelen kara kuvvetleri adını iddianameye yazdı. O gün adalet bakanı hukuk devletinin gereğidir dedi.  Van'daki mahkeme ayrıca hukuksuzluk yaptı. Görev  ihlali yapıyorsunuz...........gerekirken yargı görevi yapıyor dedi. Peki hukuk devletinde Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısının yaptığı ne. ERGENEKON KUTSAL ADINI kullanarak Ergün P. içeriye alındı. 27 Temmuz 2007'de hala mahkemeye çıkmadı. Millet bugün bunları yorumlayamıyor. Çünkü sağır ve dilsiz. Devletin görevi yaşamak ve yaşatmaktır." şeklindeki not okunup sorulduğunda; Ergenekon soruşturmasıyla ilgili yaptığı eleştiriler olduğunu,


“7” numara ile numaralandırılmış not kâğıdında; "Kovduğu adamı c.bşk yaptılar. rövanşı aldılar. o zamanın askerleri inönü'nün değil kemal'in askerleri olsalardı bugünleri yaşamazdık." şeklindeki not okunup sorulduğunda; bunun tarihi bir belgeye dayanan vaka olduğunu, Mustafa Kemal’in İnönü'yü başbakanlıktan azlettiğini ama sonra Cumhurbaşkanı olduğunu,

 “4” numara ile numaralandırılmış not kâğıdında; "AKP döneminde MİT 1500 kişi girdi. İran şahını deviren devletin tarikat subayları. Osman P. İstanbul Orduevinde dans esnasında bir subayın karısına sarkıyor. Lider olacaksın. Subay değil iyi bir komutan olacaksınız. Kimin öldürdüğünü devlet bilir ama öldüreni devlet kullanır. Bizim için dik duracaksınız, biz sizin için üzülürüz. Kurmaylığı atlamayın yoksa vururum sizi." şeklindeki not okunup sorulduğunda; AKP'nin MİT'e 1500 kişi aldığının şahsi düşüncesi olduğunu, Osman P.’nin kim olduğunu hatırlayamadığını, her zaman kurmay olmayı arzu ettiğini,

“41” numara ile numaralandırılmış not kâğıdında; "Kemal amcamın yaşadıklarını şimdi yaşıyorum. Hata yapmaya yer yok. 24.06.08'de gelen kadın.  Kemal amcam yanlıştasın bu yanlışı yapma, Irak kadınlarına benzediğin zaman mı aklın başına gelecek. H.D. tel: Dedelerini M.K. canlı canlı s..., kadınlarını da biz s...." şeklindeki not okunup sorulduğunda; Kemal Amca dediğinin Kemal AYDIN olduğunu, Türkiye Irak gibi olmasın diye yazdığı kendi düşüncesi olduğunu, 

 “41” numara ile numaralandırılmış not kâğıdının devamında; "Mahir Çayan sol hareketin en önde olan adamı, Türk İşin fikir babası. Sizin Y. B.  olmaya şansınız var. Vasiyet Kemal amcadan 24.06.08" şeklindeki not okunup sorulduğunda; Kemal AYDIN konuşurken aldığı notlardan biri olabileceğini,

  “41” numara ile numaralandırılmış not kâğıdının devamında; "Benim hayatım Harbiye sıralarında son buldu. Bundan sonra hayatımda karşılaştığım hiç bir şey tesadüf değil hep hazır olacaksın. R. paşa bunu başaramadı." şeklindeki not okunup sorulduğunda; burada bahsettiğinin Kara Harp Okulu komutanıyken bir kadınla ilişkisi tespit edilip istifa etmek zorunda kalan R. T. paşa olduğunu, kendisinin istifa etmemeliydi diye düşündüğünü,

Türkiye'de 12 Nisan 2008 tarihinde Genelkurmay Başkanının açıkladığı şekilde tehlikeler gördüğünü, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmadığını beyan etmiştir.

Sorgu beyanında;

2008 yılında Gazetede kendisiyle ilgili bir haber çıktığını, bu haberde kendisinin Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile görüştüğü haberi yer aldığını, bunun üzerine Tuğgeneral M. B. kendisi ile özel olarak Eğitim Tümen Komutanlığında görüştüğünü, kendisine Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile 3 yıldır görüştüklerini söylediğini, onlarla olan irtibatını anlattığını, bunun üzerine Tuğgeneral M. B. bu şahıslarla görüşmesinin hiçbir sakıncası olmadığını söylediğini, Genelkurmay Komutanının selamını ilettiğini, kendisi 3 yıldır bu şahıslarla görüştüğünü, bu şahıslar terörist olsa Türk Silahlı Kuvvetlerinin bu şahıslarla görüştüğünün bilmemesi ve engel olmaması mümkün olmayacağını, kendisi ile birlikte yakalanan Mehmet Ali ÇELEBİ, Hasan Hüseyin UÇAR kendisinin sıra arkadaşım olduğunu, Yaşar TOZKOPARAN’ın kendisi 4. sınıftayken onun 1. sınıfta olduğunu, Eren MUMCU’nun da sınıf arkadaşı olduğunu, diğer şüphelileri tanadığını, Kemal AYDIN ile 3 sene önce 2005 yılının Ağustos ayında aile dostları olduğunu söylediği M. Ç. vasıtasıyla bir görüşme esnasında tanıştıklarını, sosyal münasebetler çerçevesinde kendileri ile ailece görüşmeye başladığını, şahıslarla ilk kendisinin tanıştığını, daha sonra Mehmet Ali ÇELEBİ ile birlikte evlerine gittiklerini, kaldığı günlerin de olduğunu, bunlarla dünyadan, Türkiye den konuştuklarını, kendilerine Mustafa Kemal’i anlattıklarını, örgütsel herhangi bir görüşmelerinin olmadığını, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu 2 sene önce Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN vasıtasıyla tanıdığını, kitap fuarında tanıştıklarını, kendisini en fazla 2 kez Neriman Hanım in evinde gördüğünü, Kendilerinin gittikleri evin İşçi Partisinin dokümanlarında belirtilen karargah evi olmadığını, gittikleri evin Türk Silahlı Kuvvetleri tarafından bilindiğini, Kendisi Eren MUMCU, Mehmet Ali ÇELEBİ, Hazma DEMİR, Yaşar TOZKOPARAN, H. C. Ü. , Neriman AYDIN ile yaptıkları görüşmeler hakkında C.Savcılığında ayrıntılı beyanlarda bulunduğunu, bu beyanlarım doğru olduğunu, aynen tekrar ettiğini, kendisi Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN tutuklandıktan sonra bu şahısların terörist olmayacağına dair kanaati olduğu için diğer arkadaşlarıyla kendilerini teselli etmek amacıyla aralarında yaptıkları görüşmeler olduğunu, bu görüşmelerin içeriğinin doğru olduğunu, C.Savcıhğındaki ifadesinin doğru olduğunu, iletişim tespit tutanaklarının doğru olduğunu beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dökümanlar, 


 Şüphelinin kaldığı Lüleburgaz Orduevinin 109 numaralı odasında yapılan aramada, üzerinde "Kayhan Yapı Malzemeleri" anteti bulunan ve içinde şüpheliye ait notların bulunduğu bir ajanda ele geçirilmiştir. Bu ajandada;

-"Kemal amcam bu işe 4 kişi başladı. Onunla Neriman teyzeme saldırmadılar.  Ercüment ağabeyle Hakan abiye  saldırdılar. Ercüment abi sınıfı geçti, Hakan abiyi satın aldılar. Halbuki yetenekliydi, ama ruh lazım.” şeklindeki not,

-"2006 Mart AKM-Neriman teyze Ali amcanın fuardaki konuşmaları. Bu işi yapacaklar K.E. gibi yapmasınlar. Başımıza Turgut Özal'ı getireceklerse yapmasınlar. Bir de bizi onlarla uğraştırmasınlar. Öldürseler ne olur, tutuklasalar ne olur. Hayat buldu ya bir şeyler. Oğlum mutlaka kurmay olacaksın" şeklinde, 

-"Ergenekon ifadesi Türk Milletinin tarihinde Beytullah kadar önemlidir. Bu kadar önemli bir yeri emp. emrinde olan köpekler 1.... olgusu yaptılar. Ergenekon ismini ayaklar altına aldılar. Bugün ERGENEKON adını kullanan ... emrindekiler yarın Beytullah derler. Devlete kültür, tarih, manevi değerlere yok ederek saldırıyorlar, hepsini bir arada yapıyorlar, değerleri kirletiyorlar. 2006’da devlete baş kaldırma isyan. Şemdinli Van'da da yetkisiz bir mahkeme kendini yetkili addederek devleti yargıladılar. Haksız olarak 39.5 yıl mahkumiyet verdi. Bu görevsiz yetkisiz mahkeme T.C devletinin
gelen kara kuvvetleri adını iddianameye yazdı. O gün adalet bakanı hukuk devletinin gereğidir dedi.  Van'daki mahkeme ayrıca hukuksuzluk yaptı. Görev  ihlali yapıyorsunuz...gerekirken yargı görevi yapıyor dedi. Peki hukuk devletinde Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısının yaptığı ne. ERGENEKON KUTSAL ADINI kullanarak Ergün P. içeriye alındı. 27 Temmuz 2007'de hala mahkemeye çıkmadı. Millet bugün bunları yorumlayamıyor. Çünkü sağır ve dilsiz. Devletin görevi yaşamak ve yaşatmaktır" şeklinde  el yazısı notların bulunduğu tespit edilmiştir.

“7” numara ile numaralandırılmış not kâğıdında; "Kovduğu adamı c.bşk yaptılar. rövanşı aldılar. o zamanın askerleri inönü'nün değil kemal'in askerleri olsalardı bugünleri yaşamazdık" , 

   “4” numara ile numaralandırılmış not kâğıdında; "AKP döneminde MİT 1500 kişi girdi. İran şahını deviren devletin tarikat subayları. Osman P. İstanbul Orduevinde dans esnasında bir subayın karısına sarkıyor. Lider olacaksın. Subay değil iyi bir komutan olacaksınız. Kimin öldürdüğünü devlet bilir ama öldüreni devlet kullanır. Bizim için dik duracaksınız, biz sizin için üzülürüz. Kurmaylığı atlamayın yoksa vururum sizi", 

“41” numara ile numaralandırılmış not kâğıdında; "Kemal amcamın yaşadıklarını şimdi yaşıyorum. Hata yapmaya yer yok. 24.06.08'de gelen kadın.  Kemal amcam yanlıştasın bu yanlışı yapma, Irak kadınlarına benzediğin zaman mı aklın başına gelecek. H.D. tel: Dedelerini M.K. canlı canlı s..., kadınlarını da biz s...", 

“41” numara ile numaralandırılmış not kâğıdının devamında; "Benim hayatım Harbiye sıralarında son buldu. Bundan sonra hayatımda karşılaştığım hiç bir şey tesadüf değil hep hazır olacaksın. R. paşa bunu başaramadı", 

 “41” numara ile numaralandırılmış not kâğıdının devamında; "Mahir Çayan sol hareketin en önde olan adamı, Türk İşin fikir babası. Sizin Y. B.  olmaya şansınız var. Vasiyet Kemal amcadan 24.06.08" şeklindeki elyazısı notlar bulunmuştur.

13-Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsın kullanımında olan Kırklareli ili Lüleburgaz ilçesindeki Orduevinde 109 numaralı odada yapılan aramada bulunan malzemeler incelendiğinde;

— Üzerinde föy dosya 1 ibaresi bulunan zarf içerisinde 1 adet mavi renkli föy dosya incelendiğinde;

-1’den 4’e kadar numaralandırılmış el yazması notlarda PKK’nın kuruluşu, gelişmesi, Abdullah ÖCALAN’ın hayatı, PKK’nın ilk eylemleri, PKK sempatizanlarının yazıldığı sanatçıların listesi olduğu,

 -Üzerinde El Yazılı Notlar ibaresi bulunan zarfın içerisinde daha sonra tarafımızdan 1’den 41’e kadar numaralandırılmış (41) adet el yazması notun olduğu notların içeriğinde;

-(14) numarası ile numaralandırılmış not kağıdı incelendiğinde; “Kemal Derviş’in dedesini Osmanlı Taksim meydanında astı. Yedi gün asılı kaldı. Babası Polonyalı Yahudi.” “Ecevit’in babasının adı Kürt Mustafa. Azılı Kürt.” ibarelerinin ve birtakım notların bulunduğu,

-Üzerinde “1 nolu defter” ibaresi bulunan zarfın içerisinde beyaz renkli Kayhan Yapı malzemeleri ibareli 53 sayfası yazılı olan defter incelendiğinde;

- (6)numarası ile numaralandırılmış sayfada; “ İ.T’nin adamı S. Y.: Rauf Denktaş’ın masonluğunu yazmışsın Süleyman. Neden 50 sene sonra yazıyorsun. Rauf 57’sinde Mason Locasına girdi……İ.T Ş.B. bunlar Yaşar Paşaya saldırıyorlar. Kayserinin yerlisiyim diyen adam soy olarak Türk değil” ibarelerinin bulunduğu,

-(13) olarak numaralandırılmış sayfada; “D. BAHÇELİ Tarsus Amerikan Koleji mezunu İT ajanı, ENFAL 58.” İbaresinin bulunduğu,

- (48) numarası ile numaralandırılmış sayfada; “Düşman tarafına adam kazandırtmayacağız. Ergün P.’ın H.B’a attığı mesaj. Ama ilişkiler kesilmesin diyor. Devlet işi acıya acıya. R.R -%60 G.B %40 K, Y.A- HAİN!!!” ibarelerinin bulunduğu görülmüştür.

Şüpheli Neriman AYDIN’ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan arama işleminde çok sayıda doküman, ajanda, videokaset, CD ve not kâğıtları bulunarak el konulmuştur. El konulan dokümanların yapılan incelemesinde;


-(1) adet not kağıdı üzerinde; “*Özgür ŞENER (12.Bölük) Bölüğe III. Sınıfta katıldığında 117 puanı varmış, Jandarma Özel Harekat olmak istiyormuş. Takım Komutanı Üstgm. …… seni bu okuldan atacağım ifadesini kullamış, -40 puanla Nisan ayında atılmış” “Nusret MEMİÇ (4 üncü bölük) 2006-2007 eğitim-öğretim yılında kasıtlı olarak disiplin puanı düşürülmüş” “*Necdet YÜCEL(19. bölük) Babası Cumhuriyet gazetesinde yazılar yazmış, 19 uncu bölükse (Ali ÇAKAY)
bu yılbaşından itibaren disiplin puanı düşürülmeye başlanmış” “Aykut ÖZTÜRK(19. bölük)” “+Atılanlar” yazdığı, arka kısmında ise “*Emrah ERVERDİ Disiplin puanı -30, kredisi 3.400, asker olmak subay olmak isteyen bir Harbiyeli, kısaca hayata askerlikle tutunduğu ifade ediyor, 9 uncu Bölük” “*Önay MAY Kredisi 3.500 civarında, Beden eğitimi ve spordan askeri eğitim sınavlarından sorunu yok, Harp okulunu kaldıramayacak biri değil. 9 uncu Bölük” “*Kur. Yzb. ….’in bölüğündeki 2006-2007 eğitim-öğretim yılında birinci sınıf kısmı, yıla 29 mevcutla başlamış, şu anda söz konusu kısmın mevcudu 20’dir. Yukarıda ismi geçen Emrah ERVERDİ ve Onay MAY da aynı bölüktedir” “*Barışcan ŞAHİN, Erdem GÜRKAN(9. bölük), Baha CANGÖREN (15. bölük), Bayram Burak GÜZELCİK (gönderilen)” yazan doküman olduğu, 

-(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile askeri öğrenci oldukları değerlendirilen (23) kişinin sabit ve cep telefonlarının yazılı bulunduğu ve sonunda denize gidenler İ. G.G., B.D. yazılı doküman olduğu,

-(3) adet yazar ismi olmayan kitaplar incelendiğinde, “HİZB-UT TAHRİR TERÖR ÖRGÜTÜ ile ilgili yayınlanan kitaplar” dokümanlar olduğu, 


-(1) adet not kağıdı üzerinde, “Hizbut Tahrir –Süleyman, -ulus kiler karşısı girişindeki Türksel Telefoncu Rıza arkadaşı, Keçiören senatoryum konuşma yeri, her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı, aşama aşama hazırlık, “Senin bu kitaba geçmen için 6 ayın var” “Bu iş için hiçbirşey talep etmeyen hocalarımız var” CDler kalabalık ortamda izleyin” Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazan doküman olduğu, 


-(1) sayfa, 25.12.2007 22:33 gönderi tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Neriman AYDIN’ a gönderdiği mail de; Neriman teyze bunun üzerine ayrılma dilekçesi vermiş babası sanırım iptal ettirmiş belli değil. Emre’nin bölük komutanı ile Emre komutanım bana “seslerini yükselttiler saygısızlık yaptılar alt sınıflarım” demiş, Bölük komutanı “bu normal sen de bana yükseltebilirsin”  diye karşılık vermiş. Yani göndermeyi kafalarına koymuşlar. Bir bölük komutanı böyle saçma konuşamaz tabi maksatlı değilse. Savunmasına şikayet edenlerin yalanlarını ispatlayacak şeyler yazması kar etmemiş Emre’nin” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 09.08.2006 11.59 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Zübeyde A.’e gönderdiği mailde, ülkeyi yönetenlerin Türk olmadığından bahsederek tehlikeden Türk milletini haberdar edilmesi gerektiğinden bahsettikten sonra “… önderimiz konumundaki insan Kemal AYDIN bey her an bizlere şunu söylemektedir…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa not kağıdı üzerine el yazısı ile, “9 şubattan sonra 15- şubatta emekli edilen karargah subayı M.A. Faruk Çeliğin mecliste danışmanı olarak özel statüyle 4 Milyar lira ile göreve başladı yanınada ordudan müstavi edilen bir binbaşıyı da yanına almış. –Büyüğümüz …gittiğinde bu aracı  …altına sokuyorlar  ve bununla dinleme yapıyorlar M. A.; Karaim Yahudisi Uçuşyolu kanada Oradan F.Gülen’in yanına gidip geliyor. Uçak biletleri incelenirse Fetullaha gidiş yolu” yazdığı, arka sayfasında “Trilya Restoran sahibi= S.Ü. emekli subay tanımı M.Ü., C.Ü. emekli Havacı başçavuş elektronikci (MOSSAD ilişki Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç Süreyya üzmez üzerine kayıtlı” Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç S.Ü. üzerine kayıtlı” yazan doküman olduğu, 
 

-Üzerinde Paper Note ibaresi bulunan kareli blok not defteri içersinde, “Fuat VEZİROĞLU’ nun kitabı alınacak, Yeniden Kuvayi Milliye Fuat VEZİROĞLU, Osman PAMUKOĞLU” yazdığı,

Başka bir sayfasında, “Tunalı teğmenler 93, 427 43 63, 2. kat 6 numara Pınar Unutulanlar dışında yeni bir şey yok Osman PAMUKOĞLU” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “… M.ali Çelebi 1625 (0505 432 19 40) Tuncer Günay (Nuriye atabey) …. +Hayri Bildik Mehmetçiğe mektuplar” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “1. Cumhurbaşkanımız Mustafa Kemal Atatürk’den 10. Cumhurbaşkanımız A. N. SEZER’ e kadar olan Cumhurbaşkanlarımızı asker sivil ayrımı yapılarak yazıldığı”, karşı sayfasında ise, “R. D. (Noyan’da Suikast(Çelebi’de, Tehdit (Yeliz’de 3 kitap Çelebi’de Türkiye’nin 5. Cumhurbaşkanı Cevdet Sunay 1968 yılında: Bugünkü okullarda yetişen gençlere ülke yönetimi teslim edilemez…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “HanP.==>karma sistem Amerikan devreciliği bitirdi. Dört sınıf taburda karma birbirlerini tanımadan mezun oldular…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Hamza Demir (1) Mehmet Koçarslan –Tunceli doğ Raina ve Galatasaray adasının işletmesi- PKK ile işbirliğinde İstanbul’u ayakta tutanlardan biri (2) (Paşa) Halen görevde olan bir paşadan – Erdoğan Polat Irak’dan ABD doları getirerek Avro’ya dönüştürüp piyasaya sürüyorlar Paranın %20’sini de Mehmetçik Vakfına verildiğniden de bahsediyor. (3) Edirneli Albay- Oğlu ve gelini teğmen Tayyip Erdoğan hayranı TSK ndan rahatsızlık duyan Bu dönemde TSK nin üst düzeyinin emekli edilerek bunlar dan kurtulacakmış T.C. Devleti Bu 3 Tırı vramış, Bulgaristan’da basılan dolarları kaçak yollarla Türkiye’ye sokuyorlarmış” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli karele ajanda içersinde; “Devletimizin yeniden sahibi olduğumuzda büyük Türk Milleti olarak yapacaklarımız 10 Temmuz 2005 Çankaya ile başlayıp Türkiye Büyük Millet meclisinin yeniden açılacağından, Anıtkabir özel defterine ilk ziyaret anında yazacaklarım ile devam ettiği, Büyük önder… …Neriman Aydın 12 Şubat 2004” yazdığı,

Neriman AYDIN isimli şahsa ait, LENAVO marka Diz Üstü Bilgisayar içerisinden çıkan, Toshiba marka ve 36091775T seri numaralı hard disk’te;

 “Belge11.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN adıyla yazılan Mehmet D. isimli şahsın tanıtıldığı ve övücü beyanların yer aldığı 10.08.2007 tarihli belgenin bulunduğu, 

 “Belge 8.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Sazlı Semaver isimli bir programa katılacak olan şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR, Ercüment OVALI, Ali ÖZOĞLU nunda aralarında bulunduğu şahıslar ve konuşulacak konular ile ilgili notların yazılı olduğu,

“emreçelebi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Harbiye ruhunu Harbıyede gecırdıgım 4 yıl boyunca goremedım ..”“Harbıyelılerın MUSTAFA KEMAL'den sonra örnek alabilecek en yakın unsuru bence bölük komutanının davranışlarıdır. Şu zamana kadar benım ornek alabilecegim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gonderılırken kısılıklerınden cok alaverelerle yaptıkları karıyerlerı olmasıdır..” “Her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundakı sıstemde degıssıklık yapıyor. Dolayısıyla Harbıyelıler neyın dogru neyın yanlıs oldugunu degerlendıremıyor. Yaptıklarınıda inanarak degıl yapmak için yapıyorlar.” şeklinde beyanlarının yer aldığı, 

“harbiye.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Hepimiz Kemaliz,Hepimiz  Türk’üz” Yürüyüş Kararı sayılamadığı Harbiye’nin yetiştirdiği Teğmen de nasıl bir komutan olmaktadır yada olacaktır, takdiri Yüksek Makamlarınıza bırakıyoruz.” “Yüksek Lisans ve Doktora Tezlerini  tavukçuluk, arıcılık , su ürünleri üzerinde yaparak nasıl bir Harbiye eğitimi aldığının   trajikomik örneklerini sunmaktadır…” şeklinde beyanların yer aldığı,

“mali.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “…Hepimiz Kemaliz Hepimiz Türküz yürüyüş kararı izne tabidir. Normal olan Türk diline saygı neredeyse takdir konusu halini almıştır. Üst rütbedeki birçok komutan Atatürk adını ağzına almamaktadırlar…Askeri eğitim birçoğu kalıplaşmış, zamanı geçmiş, günümüzün ihtiyaçlarından uzak programlardan oluşmakta ayrılan zaman verimli geçmemektedir...Harbiyede korku kültürü lider yetiştiremez, liderliğini ispat etmiş çok  yönlü komutanlar Harbiye de bulunmalıdır…   Taburumuzdaki kimi kurmay subayımız ise bizlerin onur ve şerefini ufacık bile olsun düşünmeyerek bizlere karşı hakaret dolu sözler sarf edebilmekte Harbiyelileri geliştirmektense kendi bireysel çıkarları için her türlü fedakarlığı yapmakta olup Harbiyelilere sürekli onur kırıcı cezalar vermektedir...Verilen konferanslara harbiyelilerin ilgisi! Videoda nettir. Bunda yoğun programlarda savrulmalarının da etkisi vardır.” İfadelerinin bulunduğu,

 “konferansta uyuyan harbiyeliler.DAT” isimli video dosyası içerisinde; Harp Okulu öğrencilerinin konferanslarda uyurken çekilen görüntülerin bulunduğu, görüntü kaydının “mali.doc” isimli belgede Kara Harp Okulunun eğitim sistemi hakkında ileri sürülen iddiaları doğrulamak için çekildiği, 

“NER 2 1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 134 sayfadan ibaret olduğu, söz konusu belgede;
-Neriman AYDIN adıyla 27.08.2003 tarihli Jandarma Genel Komutanlığı Yrb. Müfit isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “İRAN İSLAM CUMHURİYETİ sınırları içerisindeki Güney Azerbaycan Türklerinin ABD’de yaşayan ve bu ülke vatandaşı olan sürgündeki Türk Lideri MAHMUT ALİ ÇÖHREGANLI, bu sabah  eşi ve çocuğu ile ziyaret için geldiği  Ülkemizde, İstanbul’da Ülkemize giriş izinleri bulunduğu halde  eşi ve çocuğu sınır dışı edilmek üzere Türk Emniyet Birimlerince  gözaltına alınmışlardır. Değerli Komutan Org.Şener Eruygur’un “Bildiklerinizi bize her zaman ulaştırabilirsiniz” cümlesinden hareketle…konuyla ilgili yardımlarınızı Türk Tarihi ve Türk Milleti minnetle  hatırlayacaktır.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 19.08.2003 tarihli Bilgi notu başlıklı alt kısmında “paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu” ifadesi yer alan notta; “Bu, Türk Milleti ile Türk Ordusunun 65 yıl aradan sonra ilk buluşması,  Türk Tarihinin bu anlardan hoş bir gülümseme ile bahsedeceği inancındayım.   Sanırım daha önce ne Siz Türk Silahlı Kuvvetleri ne de Biz Türk Milleti hazırdık…   Benim Ülkemde  toplumun hemen her kesiminden kendisine hizmet eden, kendisine  mensup olduğu ülkesinden daha bağlı insan yetiştiren ABD’ye ve AB ülkelerine karşı; Siz asli unsur Türk Soyunu ülkemiz için, devletimiz için  ayakta ve hayatta tutmayı başaramadınız.  Değerli Büyüğüm, Biz 65 yıldır  Sizi bekliyoruz....  Ama ortada yoksunuz...    Yolumuz ölmek ve öldürmek ihtimalleriyle doludur.  Bu tehlikeyi Biz göze aldık, Siz de alıyorsanız başlayalım deriz  …Değerli büyüğüm Türk Milleti gerçekleri ve gerçek olmayanları bilmektedir.  Farklı düşünüyorsanız bu düşüncenizden vazgeçmenizi tavsiye ederiz. 150 likler listeleri hazırlayan Türk Milleti, 150 binlikler, 15 milyonluklar listeleri de  hazırlayabilecek idrak ve şuurdadır” Şeklinde beyanların yer aldığı, 

            -Neriman AYDIN adıyla 14.10.2003 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüyüm, işbirlikçi siyasi kadroların sömürge anlaşmalarına parti adı fark etmeksizin korkusuzca, uyarı şeklindeki beyanlarınıza rağmen hiç çekinmeksizin imza atmalarını Siz Türk Silahlı Kuvvetlerinin her seferinde “Türk Silahlı Kuvvetleri AB’ne karşı değildir” sözlerinde buldukları cesarette ararız. Bu şekildeki ifadelerinizi Türk Milleti olarak koyacak yer bulamadığımızı itiraf etmeliyim.  Çünkü Türk Ulusu bu şekildeki sözlerinizle “demek ki korkulacak bir durum yoktur rehavetine ve yanılgısına” kapılmakta ve ihanetleri 65 yıldır ispatlanmış biri diğerini aratmayan soysuzlara desteklerini sürdürmeğe devam etmektedirler. Paşam, Başkent Ankara’da Karanfil Sokakta, Deniz Kuvvetleri Komutanlığı-Sahil Güvenlik Komutanlığı binasının tam karşısındaki Eyüboğlu  Otelde, Otel sahibinden   misafirlerine kadar günün 24 saati  Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  aleyhine  azınlık ruhlu, molla zihniyetli  kafalar tarafından  inanılmaz bir propaganda yapılarak  kitleler etki altına  alınmakta ve  Türk Silahlı Kuvvetlerinin  dayanak noktası inceltilerek  altı  oyulmaktadır. Türk Milletinin gözleri önünde bölücülük, Türk Silahlı Kuvvetleri, Mustafa Kemal Atatürk ve Türkiye Cumhuriyeti Devleti  düşmanlığı yapılmaktadır. Türk Milleti henüz bu ihanete ve şer odaklarına karşı koyacak güçte,  uyanıklık ve duyarlılıkta değildir…Paşam,  Birlik Mahallesi, 14. Sokak, 11 nolu konut Doğu illerimizden bir  Şahıs, İşadamı ve Siyasetçiye ait olup, İlçi İnşaat tüzel kişiliği altında  faaliyet göstermektedir.    PKK-Kadek terör örgütü ile ilişkisinden başlamak üzere uyuşturucu kaçakçılığına kadar  Türk Milleti, Türkiye Cumhuriyeti Devleti  ve Türk Silahlı Kuvvetleri aleyhine bölücü faaliyetlerde bulunduklarını, terör örgütü elemanlarına yardım ve yataklık yaptıklarını tahmin ediyoruz. Konuta girip çıkan insan sayısı bir hayli  fazla olup,  çoğunluğunu Doğu ve Güneydoğu Anadolu kökenli vatandaşlarımız oluşturmaktadır. Gelip gidenlerden bazılarının asker kıyafeti taşıdıkları malumlarımız olup,  asker üniforması ile konuta girenler dışarı  sivil olarak çıkmaktalar, konuta  gelip giden  insanların sokaktaki davranışları ile bindikleri son model otomobiller duyarlı her vatandaşın dikkatini   çekebilecek boyutlardadır…Bu tür  girişimlerinizin  Ulusal Güçlerin bir araya gelmesinde  büyük katkıları olacağı inancını taşımaktayız. Bu ailelerin ve aşiretlerin, işbirlikçi ve satılmış  mevcut siyasi partilere yönlenmelerine ve emperyalist ülkeler güdümünde çeşitli yollarla istismar edilmelerine yol açan tutumlar karşısında   Türk Milletini ve Türk Devletini temsilen Devletimizin yegane  teminatı Türk Silahlı Kuvvetlerinin ve değerli komutanlarının  bu boşluğu doldurmasını beklemek bunca ihanetten sonra  hakkımız diye düşünüyoruz. Türk Ulusunun Milli olan her kafasından  faydalanmanızı bekliyoruz….Türk Ulusu olarak amacımız zamansız harekete geçmemek, ama geç de kalmış olmamaktır.  Örgütlenmemizde ve uyanmamızda bize  katkıları olacak yegane milli güç Siz Türk Silahlı Kuvvetleri’nin olduğuna inanıyoruz.   Türk Milleti bu konuda ısrar etmektedir Paşam. Plan ve program yapma, karşı düşünce üretme ve bu düşünceleri icraata  dönüştürme zamanıdır.  Tek bir sömürge anlaşmasının imzalanmasını ve yürürlüğe  girmesini, hiç edilen tek bir Kamu kurumunun satışını  durduramadığınız, durduramayacağınız içindir ki, tam bağımsızlığımızı kaybetmiş bulunuyoruz.  Bu konudaki ihmalkarlıklarınızın devam etmemesi için acilen tedbir almanızı bekliyoruz. Durdurmak için kafalar koparılması gerekiyorsa, o da yapılmalıdır.  Türk Ulusunun düşünceleridir. .. Türk yurdunda Türk ulusuna yakışır bir hayat istememizi bize çok görmeyeceğinizi ümit ediyor ve biz Türk Milletine gizli öncülük görevinizi yerine getirmenizi bekliyoruz.  İzninizle; Vasiyet gayet açıktır, gereğini yapmak üzere Sizi bekliyoruz.” şeklinde beyanların yer aldığı,      


-Neriman AYDIN adıyla 10.10.2003 tarihli Veli Küçük isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam,  65 yıldır ihanette sınır tanımayan 65 yıllık Ankara Hükümetlerinden aksi bir tavır ve davranış beklememiz Türk ulusu olarak gaflette olduğumuzu gösterir. Bunun bilincindeyiz. Türk Ulusu olarak  bütün beklentilerimiz Türk Silahlı Kuvvetlerinin yapacaklarına yöneliktir….Bizi yanıltan  Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihanette sınır tanımayanlar üzerinde etkin ve etkili olamama  duruşudur.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman AYDIN adıyla 05.03.2004 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüğüm, 2003 Ağustos ayında şahsımı kabulünüzde Yüksek Makamlarınıza bir iki cümle ile açıklamaya çalıştığım, tedbir alabileceğiniz düşüncesiyle, özellikle Devlet-Millet ve Ülke güvenliğimizle doğrudan alakalı olan, şahsınızda Türk Silahlı Kuvvetlerinin birçok bilgi ve belgeye kolaylıkla ulaşabileceği konuyu ayrıntılı olarak bir kez daha Asıl Ellere iletmenin bir Türk Evladı olarak görevim olduğu  inancındayım…Türk Ulusu bu konuda endişelidir Paşam. Bir tarikat sapığının henüz Başbakan  değilken bile Kıbrıs’ı, Kıta Sahanlığını, Ermenistan, Kürdistan tavizlerini emperyalist babalarına söz vermiş  icraatlarının yanında,   Menderes’in yaptıkları solda sıfır kalmaktadır. Kaybettikten sonra kelle alınması Kıbrıs’ı geri getirmeyecektir Paşam. Türk Ulusunun düşünceleridir. Türk Ulusuna açıklamalarınızda, endişelerinizde dış merkezlerin saldırılarını, yerli maşaların azgınlıklarını göğüsleyebilecek güçte olduğunuza şüphemiz yoktur. En önemlisi  Türk Ulusu emrinizdedir Paşam. Kıbrıs’ı ilhak ettiğinizi açıklamazsanız ilk cephemiz düşmüş olacak ve arkası çorap söküğü gibi gelecektir…Bunu  durdurun Paşam, lütfen durdurun..” şeklinde beyanların yer aldığı, 


-Neriman AYDIN adıyla 18.03.2004 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…geçen hafta sonu  Jandarma Genel Komutanlığın’da Paşa’nın emriyle bir toplantıya çağrıldım... konuşulan ve paylaşılan konuları ancak karşılaştığımızda Size aktarabilirim.” şeklinde beyanların yer aldığı,

  -Neriman AYDIN adıyla 21.04.2004 tarihli Jd.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta;  “Ziraat Bankası Dış İşlemler Operasyon Daire Başkanı Güner A Beye malum konudan Türk Silahlı Kuvvetlerinin uzun zamandır haberdar olduğunu,  bu vesile ile Türk Ulusunun Devleti ile birlikte ayakta kalabilmesi için her bir bireyin katkısının vazgeçilmez olacağını, malum konudan tarafım sayesinde değil de, Türk Silahlı Kuvvetlerinin bizzat haberdar olduğunu hissettirmenizi, bu bilgilere dünya durdukça ulaşmanın geleneksel Türk Devleti bekasının bir gereği olduğunu Batılı Ülkeler Almanya, Fransa, İngiltere örnekleri vererek  ifade etmenizi, bu konuyu Batılı ülkelerde  Mali Polisin yaptığını, ülkemizde her kurumun Siyasi  iktidarlar elinde istismar edilmesi nedeniyle ülkemiz bakımından hayati öneme haiz bu ve benzeri konuların  Türk Silahlı Kuvvetlerine kaldığını belirtmenizi, Albayım özellikle bu bilgilere ulaşmak için  Mahkeme Kararı çıkartmak gibi bir çözüm şeklinden  asla bahsetmemenizi, bu hak ve yetkilerin Devletimizin  Kurulduğu gün Mustafa Kemal Atatürk tarafından Türk Ordusuna  verildiğini belirtmenizi, 

Türk Silahlı Kuvvetleri’nin her bilgi ve belgeye istediği anda  ulaşmasının Devletimizin  günümüzde getirildiği durum nedeniyle  önemli olduğunu,  Türk Ulusunun Türk Silahlı Kuvvetlerine  güvendiğini ancak katkılarının beklendiğini ifade etmenizi  önemle istirham ediyorum…“Not: Albayım toplantıdan önce Güner Arslan ve konuyla ilgili düşüncelerimi öğrenmek konusunda emrinize amadeyim. Dahili telefonumdan rahat konuşma imkanım bulunmaktadır.” şeklinde beyanların yer aldığı,                 

 -Neriman AYDIN adıyla 20.07.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna Bildirge niteliği taşıyacak bir Gazetenin acil olarak ihtiyacımız olduğunu belirtmek isterim. …Söz konusu Gazeteye gönüllü olarak ve bundan büyük bir haz duyarak makale verecek Ulusalcı araştırmacı yazarlarımızın artık var olduğunu bilmek büyük bir imkan olup, Türk Ulusunu uyandırmak yolunda önemli mesafeler aldıracağı,  siyonist emperyalistlerin Türk Ulusuna kolay kolay etki edemeyeceklerini, Türk Ulusunun uyandırılma süresini kısaltacağı düşüncelerini taşımaktayız. Paşam, bu konuyla ilgili olarak Türk Ulusunun ve Türkiye Cumhuriyetinin geleceği için yapacağınız hizmetin  Türk Ulusunun  bir an evvel yönetimde hakim olmasına imkanlar, fırsatlar hazırlayacağı muhakkaktır... Türk Ulusunu emperyalist, siyonist AB ve ABD ye  sömürge yapmaya yemin etmiş siyasi zihniyetlere bu gazete ile ya da  bir TV kanalı ile Türk Ulusunun layık göreceği tokatı atma fırsatı doğacak ve Türk Ordusunu yıpratacak bir  ihtilale gerek kalmayacaktır düşüncesindeyiz. Çünkü bu kez yapacağınız bir ihtilalin Ulusal Tam Bağımsızlıktan, Ulus Devlet varlığımızdan yana olmasını,  Vatan ve Devlet hainlerinin ise  kafalarını almasını bekleriz… Candan E. bir Türk çocuğudur, günümüz İstanbul Valisi ve Devletimin en tepesindeki  diğer bir çok zevat gibi  Süryani değildir. Bunun için de korunmasını, kollanmasını beklemenin  hakkımız olduğunu bilmenizi isteriz. … Türk Ulusunun Devlet kadrolarından bir bir tasfiyesine ve öldürülmelerine   dur demek zamanı gelmedi mi Paşam ? Siyonist emperyalistler ve işbirlikçileri tarafından öldürüldüklerinden  sonra mı kendilerine selam duracaksınız…? Onlar hayatta iken kendilerine ulaşmanızın anlamı, ehemmiyeti, öldürüldükten sonraki  milyonlarca selama bedel diye düşünüyoruz  Paşam….Değerli Büyüğüm, 30 Ağustos’da Orgenerallikteki sürenizin dolduğunu biliyoruz. …Temenni ederiz ki zati âlinizden boşalacak Makama emperyalistlerin emrinde olmayacak değerli bir Türk Subayının Sizi aratmaksızın gelmesi ve Sizin kadar Türk Ulusuna güven vermesidir. Acaba böyle mi olacak diye endişelerimizi zati alinize iletmek, Sizinle paylaştığımız düşünce ve tespitlerimizi kendileri ile de paylaşıp paylaşamayacağımızı bilmek ve sormak  isteriz.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,   

 -Neriman AYDIN adıyla 17.08.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, emirleriniz üzerine komutanlığınız yetkililerinden Alb. Cengiz Y.   Sayın Candan E.  ile irtibata geçmişlerdir. ..söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler. Sayın Candan E.’in Komutanlık Yetkililerinizin de dinledikleri üzere inanılmaz ölçüde bilgilere sahip olduğu düşünülürse,  Bakanlıkta kalmasının sağlanmasının Asıl Devletimiz açısından fayda temin edeceğini ifade etmişlerdir…Konuyu Yüksek Makamlarınıza iletmenin gereğine inanmaktayım Paşam. Sayın Candan E.’in Ankara’da bulunması ASIL Devletimizin menfaatleri için önemlidir, vazgeçilmezdir.” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

 -Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…söz konusu Mahkemelerin  davaları bir an önce sonlandırmalarında  Komutanlığınız  Adli Müşavirlerinin  Mahkeme Başkanları ile “Sayın Candan E.’in  Bakanlıktaki görevine devamının sağlanması” şeklinde yapacakları  görüşmelerin zaten haklı olduğu Dava kararlarının hızlandırılması bakımından  olumlu  sonuç alınmasında etkili olacağını düşünmektedirler…Not: Albayım, konuyla ilgili aynı bilgiyi içeren bir notu Paşa’ya iletilmek ve bilgilenmesini sağlamak üzere Yaveri Yarbay Müfit Beyin odasındaki faksa da geçtim” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.08.2004 tarihli J.Kd.Albay Cengiz Y. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; ““Albayım, Sizleri  aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Sayın Candan E. beyin T. C. ANKARA 11.İdare Mahkemesinde açılmış bulunan  2003/1001  Disiplin Cezası ile ilgili dava 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E.  lehine sonuçlanmış bulunmaktadır…söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin  konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da Sayın Candan E. lehine sonuçlanmasına bu davanın dayanak ve örnek  teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz eder …Candan E.in Ankara’daki görevinde kalması için ikinci davada  yardımlarınızı  beklediğimizi  belirtiyorum…” Şeklinde beyanların yer aldığı,  

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam, Sizleri, Yüksek Makamlarınızı hayati aciliyetinden ve ehemmiyetinden haberdar ettiğim Mülkiye Baş Müfettişi, Sayın Candan E. Beyin, Ankara 11.İdare Mahkemesinde 2003/1001 Disiplin Cezası ile ilgili açılmış bulunan dava, 2004/256 nolu kararla Sayın Candan E. Beyin lehine sonuçlanmış bulunmaktadır. … söz konusu dava mesnet tutularak yine Ankara 11.İdare Mahkemesinde açılan  “Zonguldak Vali Yardımcılığına tayin konulu 2004/2001 sayılı ikinci davanın da,  bu durumda Sayın Candan E.Beyin lehine sonuçlanmasına dayanak teşkil edeceği hususunu bilgilerinize arz ediyor…Yüksek Makamlarınızın malumları olduğu üzere,  Sayın Candan E.’in  Ankara’da Mülkiye Başmüfettişliği görevinde kalmasının  Asıl Devletimizin ayakta ve hayatta kalması için  önemine   ve gereğine  inandığımızı belirtirken,   Müfettiş olması nedeniyle inanılmaz  bilgi ve belgelerin sahibi Sayın Candan E.  Beyin bildiklerinin, Türk Ulusunun bir gün gereğini yapmak üzere Yüksek Makamlarınız nezdinde kayda alınmasının ehemmiyetine bir kez daha dikkatinizi çekmenin Türklük görevimiz olduğunu hatırlatmak istiyoruz  Paşam. Arz ederiz…NOT: 1-  paşam, bundan sonra elime ulaşacak bilgi ve belgeleri yine size mi yoksa Org.sayın F. T.  paşamıza mı iletmeliyim, bunu izninizle öğrenmek istiyorum” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 18.01.2005 tarihli M. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…şahsınıza arz ettiğim Sayın Mülkiye Başmüfettişi Candan E.  Beyin  Ankara İdare Mahkemesindeki  iki davasının  da Siz değerli ve duyarlı Türk Komutanının katkıları sayesinde  lehine sonuçlandığını ve İçişleri Bakanlığındaki Başmüfettişlik görevine başladığını Yüksek Makamlarınıza  iletmekten sevinç duymaktayız. Sayın Candan E.’in Yüksek Makamlarınıza iletilmek üzere şahsıma ilettiği belgeler  mektubum ekindedir. (Ek no: 3 Candan E.) ) Arz ederim.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli Tümgeneral Sabri D. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna 85 yıl önce biçilen sömürge gömleğini  1923- 10 Kasım 1938  den beri 66 yıldır yeniden ısrarla  giydirmeye çalışan emperyalistler ve işbirlikçilerine gerekli dersi bir kez daha olmak üzere yine Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Ulusu birlikteliği vereceğine inancımız tamdır. Gizli Öncülüğünüz kaçınılmazdır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

“NER-AY 7.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 169 sayfadan ibaret olduğu,

“plazma tarihçesi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde: şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsın 31.08.2007 tarihinde Genelkurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben yazdığı ve tamamı 9 sayfadan ibaret mektup olduğu, söz konusu mektup içerisinde; “ … Ülkemin benim uzman olduğum alanda iki büyük gereksinimi vardı…ülkemizin her yıl 300 milyon dolar ödeyerek satın aldığı bazı ilaçları (insülin gibi), dokuları ve hatta gerektiğinde  biyolojik silahlar üretebilecek bir biyoteknoloji merkezi idi…Her türlü  silaha karşı  tedbire sahip olmasına rağmen Biyolojik silahlarla savaşma konusunda yeterli hazırlığı olmayan ülkeme biyolojik savaş endüstrisini kurmaktır. Nitekim bu gün 1 trilyon borcu olan, zorlukla ayakta kalan bu küçücük şirkete, onun yaratıcısı olan bana yapılan ulusal ve uluslar arası saldırının 2 nedeninden biri ATİ tesislerinin 15 günde bu silahı üretece hale gelebilecek şekilde dizayn edilmiş olması…” şeklinde beyanların yer aldığı,

 “YAZI-1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs. temin edilen belgelerin bulunduğu 105 sayfadan ibaret belgede:

-Noyan ÇALIKUŞU [mailto:h033223@kho.edu.tr] isimli e-posta adresinden 09.10.2006 tarihinde Neriman AYDIN isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzecim, … Bir Harbiyeli olarak diğerleri gibi kendimi milli konularda eksik hissediyorum. Bana birkaç kaynak gönderebilir misiniz? …Saygıdeğer Kemal Amcama çok selamlarımı iletin.” şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman AYDIN tarafından 09.10.2006 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi…Evet çalışmalar son hızla devam ediyor, Türk Milletinin feraseti, ve Tanrı vergisi hasletleri bizlere  her gün yeni mucizeler  yaşatıyor. Bunları gördükçe daha fazla heyecan ve yüksek oranda enerjimizle çalışmalarımıza devam ediyoruz, canım Teyzesi.  Bir kaç gün önce biz de Kemal Amcanla senden söz ettik… Sen öyle bir insanla tanıştın ki, seni her konuda yetiştirecek, geleceğe hazırlayacak engin bir bilginin sahibidir kendisi. Zaten böyle olduğu için bizlere önderlik yapmaktadır… Bayramdan sonra Kemal amcan bir hafta sonunu sana ayırmak istiyor... Ne zaman müsait olursan beni arayabilir söyleyebilirsin Teyzesi...” ifadelerinin bulunduğu,
-Noyan ÇALIKUŞU [mailto:noyan.selda@gmail.com] isimli eposta adresinden 26.10.2006 tarihinde Neriman AYDIN isimli şahsa gönderilen e postada; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde beyanların yer aldığı,

30112007136.jpg, DSCF1625.JPG, DSCF1626.JPG, DSCF1631.JPG, DSCN1177.JPG, DSCN1179.JPG, DSCN1183.JPG ve P1000835.JPG isimli resim dosyaları içerisinde; yer ve zamanı belli olmayan bir toplumsal gösteri yürüyüşü ile şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsın mezuniyet töreninde çekilmiş fotoğrafların olduğu,

07 NOLU CD içerisinde;  “Bel1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs.temin edilen belgelerin yer aldığı 130 sayfadan ibaret belgenin olduğu,

-Neriman Aydın tarafından 10.01.2007 tarihinde ismail / adana isimli şahsa gönderilen e postada; “…Büyüğümüz bir müthiş Türk olup, bize 4.5 yıldır Önderlik yapmaktadır. Türk Mİlletinin oylarıyla Türkiye Büyük Milleti Meclisi hükümetlerine kavuşanların 10 kasım 1938 saat 9:06 dan beri hiristiyan ve yahudi emheryalist düşmanlarımızla işbirliği yaparak TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNE TÜRK MİLLETİNE MUSTAFA KEMAL ATATÜRK'E TÜRKİYE'YE  TÜRK ORDUSUNA TÜRK BAYRAĞINA ihanet edenleri ve arkalarındaki düşmanlarımız israili amerikayı ingiltereyi ve avrupa birliği ülkelerinin üzerimizdeki işgal emellerini durdurmak ve Devletimizin iradesine sadece Mustafa Kemal Atatürk'ten  ve Türk milletinden emir alan Türk Milletinin evlatlarını hakim kılmak için  büyük bir mücadelinin öncüsüdür Büyüğümüz. 

Ne MİT'in ne Ordunun ne CIA nın ne Mossad'ın ne MI5 in ne alman istihbaratının adamı değildir, mason değildir. Hiç bir siyasi teşkilatın derneğin vakfın sivil toplum kuruluşlarının üyesi değildir.  Türk Milletine mensuptur M Kemal Atatürk'ten emir almaktadır.  İlahi manada emirleri Yüce Allah'tan ve sevgili Peygamberimiz Hz Muhammed'ten  almaktadır…Davamız Türkiye Cumhuriyetini kaybetmemek davasıdır... ihaneti cezalandırmak davasıdır...” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşalar  alt rütbedeki  Atatürk neferi subaylar tarafından saf dışı bırakılırsa emperyalist halim ne olur diye tereddüt ettiğinden Türkiye'ye vurmayı geciktirmişlerdir... Yoksa Türk Milletini sindirmeyi çoktan başarmışlardır... hem de Atatürk'e sövdürerek…İstanbul'dan misafirlerimiz vardı, Şifre Çözüldü Kitabının yazarı Ali Özoğlu Bey...  Sabahladık... ama ne sohbet Teyzesi... 10 gün öncede Kemal Amcan Karadeniz de özel bir TV kanalında 1 saat konuştu, yalnız o konuştuktan sonra programı yayından kaldırdılar, bütün Karadeniz ayakta...” eklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta; ““Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. Onun içindir ki, ulusal yayın kuruluşlarında şimdilik program yapmasını milletimizin geleceği için sakıncalı görmekteyiz benim Sevgili kardeşim.. Türk Milletini bu güzellikten yoksun bırakmamaktır  tüm emelimiz, amacımız . Onun içindir ki  bugünlerde bir tv programı kendisine  sizin de bizim de engel olamayacağımız zararlar verebilir. Ama aynı düşüncenin neferleri olarak sizler, Büyüğümüzün yerine ortak tespit ve düşüncelerimizi tv programlarına katılarak milletimize duyurabilme fırsatlarınız olursa bunlar milletimizin geleceğini emin ellerde gördüğümüzün işaretleri olacaktır…Biz sizin de tv yayınlarına çıkmanızı sakıncalı görmekteyiz…Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir…Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok… yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır…  ” ifadelerini bulunduğu,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 20.02.2007 tarihinde Neriman AYDIN isimli şahsa gönderilen e postada; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır… Türk Yurdu içerisinde, oluşturulmak istenen "etnik ekalliyet" kümeleri, büyük bir ihanetin pençesindedir ve Sevr Antlaşması'nın önümüzdeki günlerde önümüze konulması ile, büyük bir oyunun parçaları olmaktan geri kalamayacaklardır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”  şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman AYDIN tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi, Büyüğümüzle görüştüm pazar günü müsait sizlerle görüşecek, aklınıza takılan, sizi rahatsız eden tespitleriniz, sorularınız varsa yazmayı unutmayınız...Bilgilenmek istediğiniz her konuyu da ayrıca not ederseniz, sizler için hepimiz için çok daha faydalı olacaktır…biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla  hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..Büyüğümüz Kemal Aydın bey adına teyzeniz olarak  sevgilerimizi gönderiyoruz ...  ” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 06.03.2007 tarihinde Neriman AYDIN isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzeciğim, Cuma günü ile ilgili olarak sizin ve Büyüğümüzün ve Selda‘ nın isimlerini yazdırdım. Sizleri Atamızın mezun olduğu Harbiye de görmekten, sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum. ” şeklinde beyanların yer aldığı,

19 nolu Cd içinde; DSCF1597.JPG, DSCF1631.JPG, DSCF1681.JPG ve PICT0056.JPG isimli  resim dosyaları içerisinde şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin mezuniyet töreninde çekilen fotoğraflarının bulunduğu saptanmıştır.
c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:6725, 31.01.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “Ali (Durmuş Ali ÖZOĞLU) amca gelecek mi acaba yakında, ona göre planımız vardı da arkadaşlarla” dediği,

Tape No:6591, 02.03.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; hal hatır sorulduktan sora N. ÇALIKUŞU’nun “Yarında benim için kritik bigün olacak Kemal amca herhalde, yarın Özel Kuvvetlerden seçmeye geliyolar ya 3 ünde ya 13 ünde geliyolar tam olarak bilmiyoruz onuda” dediği, K. AYDIN’ın “Olur bakalım acelesi yok olur herşey bugün olmazsa Özel Kuvvetler yarın olur yani acele yok” dediği, görüşmenin sonlarına doğru K. AYDIN’ın “Arkadaşlarını öpüyorum , Sağol Mehmet Ali Komutan sizi öpüyor yolunuz açık olsun yavaş gidin emniyetli gidin sizi öpüyoruz”   dediği, 

Tape No:6742, 16.04.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Neriman’ın Noyan’a “Özel Kuvvetler ne oldu?” diye sorduğu, devamında “Hafta sonu burdaydılar görüşemedik ama hafta içi gelecekler. Herhalde bu hafta inşallah görüşeceğiz dedim, çocuklar da seni çok özledi genç kumandanlar. Valla ben de onları özledim diyor. Yine senden ders görecekler anlaşılan dedim. Sayelerinde bizde derslenmiş olacağız. Eğer dedi özel kuvvetle ilgili bir sonuç geldiyse üzülmesin çünkü o süreç devam eden bir süreç dedi. He yılgınlığa kapılmasın dedi.” dediği, Noyan’ın  “Yok kesinlikle.” diyerek ümitsizliğe kapılmayacaklarını belirttiği, Neriman’ın “Bu şimdi. Onun da Eren’in de bekleyenler olmayabilir bu işi onun için bu süreç devam ediyor onlar hep gözetim altında oluyor sakın üzülmesinler dedi çokta sevgileri var size. Hem de gıyabında Eren’e de söyleyin dedi. Noyan Eren’e de ulaştırsın bu haberimi.” dediği, Noyan’ın “Tabi tabi tabi.” diyerek haberi Eren’e ulaştıracağını belirttiği,  Neriman’ın yine “Üzülmesinler süreç devam eden bir süreç.” dedikten sonra Noyan’ın getirdiği bilgilerden oluşan ve toplam 22 sayfa tutan bir rapordan söz etikleri konuşmada, Neriman’ın  “Valla teyzen size, senin, sen yazdın gittin kampa, teyzen ne çekti o raporu yazana kadar bi görsen. 22 sayfa. 22 sayfa, aman başım ağrıdı 10 gün yattım hastalıktan dedim bir daha rapor yazmayacağım bunlar bir şey getirmesinler bana. Çelebi’ye dedim sakın bir şey söylemeyin daha istemiyorum şikayet mikayet. Ama diyor şey, Neriman teyze bunları sana söylemek zorundayız yok söylemeyin baba dedim gidin başımdan. Olur mu Neriman teyze işte sen yazıyorsun biz getiriyoz ya, getirmeyin dedim ya. Ya kumandan dedim getirme ya, hastalandım dedim üzüntüden ama çok güzel oldu tabi sizin verdiğiniz bilgilerle Neriman teyzenizin kaleminden çok şık birşey oldu tarihe.” dediği, Noyan’ın “Sağol ellerinize sağlık.” dediği, Neriman’ın “Sayenizde. Biz size minnet borçluyuz, sizler bildirdiniz biz de yerine bildirdik. Çok güzel olacak inşallah. Hem çok başarılı kumandanlar olun hem çok başarılı devlet adamları olun biz sizi öyle görmek istiyoruz hem de milletine yön veren rehberler önderler olun inşallah.” dediği,

     
Aynı konuşmanın, Neriman’ın Noyan’dan yazdığı bir yazının propagandasını yapmasını istediği kısmında, Neriman’ın “Sen de ki, teyzem son bi yazı yazmıştı, arkadaşlarlan orayı okuyan felaket bir şey oluyormuş. Ne oluyormuş de, de ki Başbakan azledilmiş, öyle bir yazı yazmış, acaba ne var içinde diye. Tamam mı çok şık oldu. Valla Başkomutan bile çok sevmiş haberin olsun kumandan.” dediği, Noyan’ın da “Oldu tamam, ben arkadaşlara tembihleyim.” dediği, Neriman’ın “Eyvallah, orda birçok birşey yazdık bakalım, bakalım ne yapacaklar, çok şaşıracaklar bir sürü gerçek yazdık. Onlar bilgilensin diye, onun üstünden yürüsünler diye gençler genç kumandanlar genç nesiller. Biz beğendik büyükleriniz de beğendi.” dediği, Noyan’ın “Ne güzel. Bir de çok şık. Hakkaten şaşırıyor insanlar, maalesef yani uzak oldukları için inandırıcı gelmiyor kimilerine de.” dediği, Neriman’ın örgütsel propagandanın etkili olmasının sağlanması bakımından görevler yüklendiği anlaşılan Noyan’a “Evet şaşırıyorlar, hayal geliyor. Eyvallah teyzem, sizler inandıracaksınız. Hep birlikte inandıracağız teyzem hep birlikte.” dediği, Noyan’ın da kabullenerek “Evet Neriman teyzeciğim.” dediği,

Tape No:6643, 19.05.2008 Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Bizde Eren komutan Haydar, Çelebi komutan evde oturduk aç karnımızı doyurduk sabahtan beri evde konuşmaktan şimdi çay demledik içiyoruz dedik ki gelsin o da gelsin” dediği, 

 Tape No:7221’de kayıtlı 25.05.2008 günü Yaşar TOZKOPARAN ile yaptıkları telefon görüşmesinde; Yaşar’ın “Değişecek mi?” dediği, Noyan’ın “İnşallah bilmiyom, bakıcaz yani, adamlar devleti çökertmeye çalışıyolar. İşte onla uğraşıyolar, sıra ona gelirse, en yakın zamanda inşallah. Biz de onu bekliyoruz yani. Biz de çalışmalarımızın ürününü görmek istiyoruz.” dediği,  

 Tape No:7222’de kayıtlı 28.05.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde; Noyan’ın “Hııı, buluşacan mı o elemanlarla?” dediği, Mehmet Ali’nin  “O ooo elemanlar ev olmazsa yarın filan dediler, yani olmaz diyolar. Kızılay olmaz diyolar. Dışarı çıkıyom ben, Kemal amcayı görürsem öyle. Olmazsa eve giderim.” dediği,

Tape No: 7192, 30.05.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı görüşmede; Noyan’ın “Kardeşim ne yapıyon, Bu akşam Leventlere gidecem, Şey yapcaz dedik ya jeste gitcez…” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “He ayarlamış mı”dediği, Noyan’ın “Ya gitcez oraya oturacaz ayarlaması yok Yaşar da sınavları bitmiş, O da işte çıkacak saat 6 da onu da sokabilirsek sokacaz oraya dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Bi dakika onu sokabilecez derken kimi diyorsun ya” Noyan’ın “Yaşar ya bizim Yaşar”dediği,

Tape No:6662, 31.05.2008 Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı görüşmede özetle; K. AYDIN’ın “Şimdi bende çıktım Komutanlarda oturdular beni bekliyolar, Mehmet Ali Komutanla Noyan Komutan” dediği görüşme esnasında K. AYDIN’ın Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU ile buluştuğu ve telefonu Noyan ÇALIKUŞU’na verdiği, N. ÇALIKUŞU’nun “İlmen ve fikren işte hem Özel Kuvvetlere hemde inşallah Kurmaylık için çalışacaz yani” dediği D. A. ÖZOĞLU’nun “Kurmaylığa hazırlanıyosun değilmi, Aman onu ihmal etme, Kurmay olmazsan asla bu iş yürümüyo” dediği N. ÇALIKUŞU’ nun” anlattınız hakkaten dedikleriniz tamamiyle doğru mutlaka Kurmay olmak lazım evet” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Kurmay olmadımı bu iş yürümüyo yani siz kurmay olmazsanız olamazsanız biz nöbeti kime devredecez, Noyan şunu asla unutmayın, bunu arkadaşlarınızada mümkün olduğuncada anlatın hissettirin askerlik sadece üniformayla olmuyor, Kışlada görev yapmakla olmuyor, yani sizler Kurmay olacaksınız en iyi asker olacaksınız günü geldiğinde o üniformayı üzerinizden çıkartmanız gerektiğinde çıkartıp gene askerliğe devam edeceksiniz” dediği, daha sonra N. ÇALIKUŞU’nun telefonu M. A. ÇELEBİ’ye verdiği D. A. ÖZOĞLU’nun “Gözlerinden öpüyorum Mehmet Alicim, Noyanı sana emanet ediyorum, Noyan ın biraz daha böyle ayaklarının yere basması lazım, Onun içinde biraz daha senden ona sahip çıkmanı istiyorum” dediği,
Tape No:6762, 04.06.2008 Neriman AYDIN/Kemal AYDIN/X Şahıs’ın Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede; Görüşmenin başında Noyan ÇALIKUŞU Kemal AYDIN’a eski okul komutanı ile ilgili bazı duyumlar aldığını söylemesi üzerine Kemal AYDIN’ın bu konuda gerekli notları alarak Neriman AYDIN’a vermesini söylediği ve telefonu Neriman AYDIN’a verdiği, N.AYDIN’ın “Ben senden alacağım bu arada KAHRAMAN diyor ki anneme iyi bakın GÜZEL GÜNLER YAKLAŞTI ONA GÖRE DİYO vallahı ..... seni diyo” dediği, N.ÇALIKUŞU’nun “Ciddimi” “Ya çok sevindim şimdi varya” “Ya sağolun bunu duymak benim için çok büyük bir ....vallahi çok mutlu oldum şimdi” “İnşallanh o günleri de göreceğiz” “MİMARLARI SİZSİNİZ NERİMAN TEYZE BU İŞİN BAŞ MİMARI SİZLERSİNİZ” “Yanınızda nasiplendik nimetlendik bizde” “biz size minnettarız SİZİN İÇİN CANIMIZ FEDA OLSUN”  “Millet sizin gibi evlatları için bunla övünmeli yani söyleyecek kelime bulamıyorum inşallah bu günleri yaşadığımızda da büyük kutlamalar yapacağız” dediği, 

Tape No:6670, 06.06.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Geliyorsun de mi ?” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “ben yalnız direk şeye gidiyorum Kemal amca, Iıı şimdi arkadaşla o tarafta oturuyor,sizin o tarafta Çankaya ya Üniformalıyız üniformalıyım ben, Çelebi yanında demi” dediği, 

Tape No:7223’de kayıtlı 12.06.2008 günü F.S. ile yaptığı telefon görüşmesinde; F.'nın "...çocuğum benim paşa olucan sen, paşa." dediği, Noyan’ın "Bak bazı şeyler yakın ha! za...az kaldı. Az kaldı. Aramızda kalsın, az kaldı baya. Mutlu günleri yaşayacaz, az kaldı milletçe." dediği, F.S.nün "Sen şimdi böyle düşündükçe, böyle konuştukça, sen orada olmanın hakkını veriyosun Noyan." dediği, Noyan’ın “Evet, evet” diyerek onayladığı,

Tape No:7224, 13.06.2008 tarihinde L.Ç. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; L.Ç.’ın "Yaramazlık yok dimi" dediği, onun "Yok yok yok, sen merak etme, o günler yakın, şey olacak yani, tamam mı?" dediği, L.'in "Hım, eyvallah kardeşim, görüşürüz." dediği, onun "Sen merak etme, tamam mı? Ben bir şeyler biliyorum, bu konularda ilgileniyorum biraz onlarla tamam." dediği, L.’in “Hı hı, inşallah” dediği,

Tape No:7225, 13.06.2008 tarihinde X Şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X Şahsın "Nerdesin sen." dediği, Noyan’ın "Dikimevindeyim de. Siz kalabalıksınız, ben gelmeyim ya. Çelebi’lere gitçem, Çelebi’de kalacam. Kaç kişi var evde yarın, 60 kişi var mı?" dediği, X Şahsın "Bilmiyorum, 60 olmayabiliriz ya, 50 kişi falan olabiliriz, konuşuruz yarın ya, olmaz mı? Şimdi bi şey söylemiyim yani" dediği,

Tape No:7407, 01.07.2008 tarihinde Önder KOÇ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Önder’in “Oğlum bu ne iş lan? Neriman AYDIN ı da almışlar. Kemal AYDIN, Neriman AYDIN. Gözaltına almışlar oğlum” dediği, Noyan’ın “Kim almış?” demesi üzerine Önder’in “Savcıya şeye götürüyorlar oğlum adliyeye götürecekler dört saat evlerini aramışlar. izle izle hemen aç kanalları da izle.” dediği, Noyan’ın “Allah kahretsin isimler doğru mu bak.” dediği,

Tape No:7408, 01.07.2008 tarihinde VOLKAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Volkan'ın "Ben Volkan, Mehmet Ali'nin abisiyim nasılsın? Şimdi olanlardan haberin var mı? Şimdi bu hani arada sırada görüştüğümüz. Açık konuşmak istemiyorum. Durumu, söz konusu Mehmet Ali'ye de ulaşmaya çalışıyorum, sana ulaştım şu an. Bir sorun yok dimi sende?" dediği, Noyan’ın "yok bende yok Çelebi'de de olmaz." dediği, Volkan'ın "Neye göre söylüyorsun bunu?" dediği, Noyan’ın "Şu an müsait değilim, olmaz abi sorun olmaz." dediği, Volkan'ın "Peki sizin herhangi bir resmi bir bağlantınız yok demi? Yani herhangi bir yere geçmiş isminiz filan yok. Sadece görüşme düzeyindedir, görüşme düzeyindedir… Yalnız şey, Noyan bu işlerden uzakta durmanızı rica ediyorum. Mehmet Ali ye de söyle bunu, ben onu uyarmıştım bi kere,  bi daha uyaracam telefona ulaşamıyorum şu an ona tamam mı” dediği, 

Tape No:7410, 01.07.2008 tarihinde A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; "Tabi abi şu an bi durum yok zaten. Kemal amca o aramaları yaparken, saat, bunlar biliyorsun böyle erken saatlerde damlıyorlar, 7’de gelmişler Neriman teyzenin evine de 7’de gelmişler. Kemal amcanın Konutkent’teki evine de 7’de gelmişler. Kemal amcam çok rahatmış, bir ay sonra göreceksiniz demiş, bir ay sonra göreceksiniz demiş. Bir ay sonra başbakan olarak görüşeceğiz demiş” dediği,
Tape No: 7411, 01.07.2008 tarihinde Eren MUMCU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; göz altına alınan Neriman ve Kemal AYDIN hakkında konuştukları, bu çerçevede N. ÇALIKUŞU’nun “Neriman teyzemin bi kaç not defterini almışlar ama onlar güvende sorun yok ONLARI YOK EDEMEYECEKLER. Çünkü Kemal emcam sabah o hadise yaşanırken Kemal amcamın evine jandarma subayı gelmiş geçmişler bir odaya şu tutanakların kopyasını biz de istiyoruz demiş anlatabildim mi. ONLAR GARANTİ DE YANİ…DEVLETİN HABERİ VAR..” dediği,

Tape No:7412, 01.07.2008 tarihinde Y. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “Tamam mı kesinlikle üzülecek bi şey yok BUNLARIN SONLARI GELDİ SONLARININ GELMİŞLİKLERİNİ YAPIYORLAR ŞU AN” “Şimdi ben ALİ AMCAYI DA GÖRDÜM Ali AMCA kapıdan içeri girdi Televizyonda Gördüm GÜNEŞ GÖZLÜĞÜ İLE TAKIM ELBİSESİ İLE İÇERİ GİRDİ” “Tamam mı kesinlikle sorun yok zaten Kemal amca şey demiş kesinlikle gittiğim yer...sadece mahkemeye gelin KALABALIK gelin” “Dedi he onu da inşallah bizde gitmeye çalışacaz Bu Askerliğin de Bu Tarafını da Sevmiyorum Zaten Anlatamazsın İnsanlara” “SIĞIR ..SIĞIR HEPSİ ZATEN” “….O Millete Mal Olmuş Bir İnsan İkisi de onlar milletin insanları onlar” “Mustafa Kemal gibi NASIL MUSTAFA KEMAL İ ZİNDANA ATTILAR nasıl abicim?” “İnsan sıkılıyor biraz ama üzülme yani BU İŞTE DEVLETİN SATILMIŞLIĞINDAN SATILMIŞLIĞINA ÜZÜLÜYORUZ yani” dediği,

Tape No:7422-7423, 01.07.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’nun Önder KOÇ’tan “AmaÇlari isimleri duyurmak ortak halki isimlere aliskin hale getirmek ve bilimum her kesimi ki bunlar hükümet yanlilari, darbe karsitlari, inan bana o greenpeaceçiler bile isimlere karsi istemli veya degil cephe alacaklar NE YAPMALİ ACİL BU BOSLUKLAR DOLDURULMALİ” şeklinde mesaj aldığı,

Tape No:7420, 01.07.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’nun Önder KOÇ’tan “Simdi sorusturma kapsaminda Tolon, eruygur pasalar ato baskani sinan aygün ve söylediklerim gözaltinda evleri 4 saat arandi” şeklinde mesaj aldığı,

Tape No:7421, 01.07.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’nun Önder KOÇ’a “Tamam sagol.kardsm eminim ki sorun yok.sadece gozalti.onlara bsy yapamazlr” şeklinde mesaj attığı,

Tape No:7413, 02.07.2008 tarihinde Eren MUMCU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; E. MUMCU’nun “…var mı senle ilgili bir sıkıntı” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Yok yok ya sorun yok” dediği, E. MUMCU’nun “Tamam ben bekliyorum hala ya işte dedim ya dün O bi haber verecek te” “Daha dün işte İstanbul’a geçiyorum dedi muhtemelen gitmiştir o şeye Emniyet Müdürlüğüne falan” “Bakalım işte ondan  haber bekliyorum ....” dediği. N. ÇALIKUŞU’nun “.... Ali amcayıda gözaltına almışlar ya” “Ama o halletmeye gitti oraya herhalde” dediği, E. MUMCU’nun “Şeyde var diğer Paşamızın da şeyi var işte avukatlık mavukatlık muhabbeti var ya” “Halleder belki halledebilir” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Oğlum bu olay iyi oldu demiyorum ama iyi tarafından bakın bu olay hızlandı yani bunlara bişi olmaz merak etme” dediği, E. MUMCU’nun “i…. yarısı fettullahçı zaten götverenlerin” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “TABİ TABİ” “Aslında benim burda maruz kaldığım bi şeyler bi şeyler varda önceden de olan şeyler ben sana onlarıda anlatırım” “…mektup olayı falan filan” “…mektup olayını da bana yıktırdılar da” “S… AĞIZLARINA YA Bİ MEKTUP YAZMIŞLAR İŞTE Bİ TANE O… ÇOCUĞU KİM OLDUĞUNU  BİLİ...” “OKUL KOMUTANLIĞINA YAZMIŞ YA” “…benim ağzımdan yazmış beni zan altında bırakacak şeyler yazmış anladın” “Bu konularda aktif bir insanım ya düşüncelerim falan insanları rahatsız etme düşüncesi” “Onları onlar bizim tayfaya hepsi Hamza abi de var Hamza Demir biliyon dimi Hamza abiyi” “Daha geçen cumartesi beraberdik oturuyorduk işte” “O Milli MHP nin başında ki adama şey gönderdi haber gönderdi senin koltuğunu ben yıkacam diye ondan aldılar onu” dediği,
 Tape No:7414, 02.07.2008 tarihinde A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “Maksatlı yani onlar orda rahat etmeleri zaten onlar o işlere alışıklar Ali amcam Hatice ablam o işlere alışıklar zaten onlar maksaktı olarak oraya girdiler onlar rahatlarını sağlıyorlar ve çok da az bir süre kaldı tabi inşallah” “YA BU HİÇ BİR ŞEY TESADÜF DEĞİL BU SİYONİSTLER BU AŞAĞILIK AMERİKALILAR 4 TEMMUZ 2001 GÜNÜ 2003 GÜNÜ PARDON 4 TEMMUZ 2003 GÜNÜ SÜLEYMANİYE’DE Bİ AŞAĞILIKLARINI GÖSTERDİLER” “4 TEMMUZA GETİRDİLER BUNU BİDE 4 TEMMUZDA ZANNEDİYORUZ YUSUF ABİ ÖYLE DEMİŞ 4 TEMMUZDA HER HALDE MAHKEMEYE ÇIKARICAKLAR” “Yok A. abi biz biz tarafında bişi yok olsaydı zaten bugüne kadar bizde götürürlerdi bizde şeref duyarız öyle bir şeyden” “Bu okulda bazı şeylere maruz kaldım ben bunları Kemal amcayla paylaştık” “Ama onun tabi onun bi iftira olayları oldu imanı eksik olanlar işte bu malesef içinde haset kin dolu insanlar iftiralar attılar bir mektup olayı falan çıkardılar isimsiz mektuplar göndermişler bunu bana yüklemeye çalıştılar ben tabi bunun üstesinden geldim bölük komutanımı da inandırmışlar benim amirimi bölük komutanına da işte kuşluk yapmışlar tabiri caizse ispiyon yani asılsız olan bir şeyi gitmişler söylemişler bölük komutanını inandırmışlar vay senin çetelerin falan var demişler işte Noyan ın çeteleri var sınıf okullarında bu işlerle uğraşıyor falan tabi diğer  arkadaşlarda böyle bir şeyin olduğuna inanmıyorlar bende zaten onlarla konuşuyorum arasıra MUSTAFA KEMAL İN YALNIZLIĞINI GÖRDÜM ŞİMDİ KEMAL AMCAMDA NERİMAN TEYZEMDE O MÜBAREK İNSANLAR MUSTAFA KEMALİN HAYATINI BİRE BİR YAŞIYORLAR BİRE BİR ONUN HAYATINI YAŞIYORLAR” dediği, A.’nin “İnşallah onun kadar başarılı olucaklar” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Eyvallah A. abi şimdi Kemal amcamın ismi hakketten değil yani tesadüf değil ben bunu düşünüyorum Kemalin askeriyiz” dediği, A.’nin “Geçen gün Neriman ablam bi şey vermişti MEHMET DUMLU’nun” “.... okuyorum” “Orda da o Azizim öyle diyor” “Hiç bir insana tesadüfen verilmez hiç bir isim hiç bir insana tesadüfen verilmez” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Tabiki abi evet onlar tabi biz onların söylediklerine iman ederiz onlar Allahın veli dostları biz ancak iman ederiz başka bi şey yorum yapmayız o konularda isimler tesadüf değildir inşallah bizim ismimizde tesadüf olmaz” “….Kemal amcamda demiş ki hiçbir yere gelmeyin emniyetle ilgili karakola şuraya buraya mahkemede çok olun çoğalın demiş mahkemesi” dediği,
 Tape No: 7415, 03.07.2008 tarihinde Hatice BAHTİYAR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Hatice’nin Noyan’a nasıl olduğunu sorması üzerine Noyan’ın “Ya iyiyim şükür işte devletin içine düştüğü felaket uçurumunu yaşıyoruz Hatice abla.” dediği ve bir süre yürütülen soruşturma kapsamındaki gözaltılar dan bahsettikleri, devamında Hatice’nin “... telefonlarına dikkat et” “…dikkat et şeylerinize telefonlar arıza yapıyor” dediği, Noyan’ın “Anladım. Telefonlar arıza yapıyor anladım ” dediği,

Tape No:7416, 03.07.2008 tarihinde İsmet..? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; aralarında bir süre Noyan ÇALIKUŞU’nun tayin konusu hakkında konuştukları, devamında Noyan’ın “Şey komutanım yayın evinin sahiplerini aldılar” dediği, İsmet’in “O ben bugün görüştüm Ali beyi almışlar Türkiye üzerine çok büyük oyunlar oynuyorlar fakat bizim Genel Kurmayda da iş yok neyse bi şey çıkacağından da değil” dediği, Noyan’ın “GenelKurmay boş durmuyordur bence boş durmuyordur komutanım genel kurmay. BENCE BOŞ DURMUYORDUR KOMUTANIM BOŞ DURURSA ÇÜNKÜ DEVLETİN DİBİNİ OYUYORLAR GENELKURMAY ŞİMDİ BOŞ DURURSA YANDIK YANİ” dediği, İsmet’in “alttan tepki gelir o general kendi menfaati için bu böyle olmaz. bu böyle olmaz ya.” dediği, Noyan’ın  “Yoksa vatanı kaybedicez yani vatanı bölecekler bunlar ....” dediği, İsmet’in “yok ...bu vatanı .... bu ülkeyi kurtardı da ...... bunlar böyle adamlar  BÜTÜN ÜMİT SİZLERDE KARDEŞİM.” dediği, Noyan’ın “BİZ KEMALİN ASKERİYİZ KOMUTANIM” dediği,

 Tape No:7417, 07.07.2008 tarihinde Eren MUMCU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Noyan’ın "...Bak dışarı çıkmaları için bizim ifademiz lazım tamam mı. Bizle konuşuyo ya Kemal amca Neriman teyze, hep bizle konuşuyorlar. Kemal amcayı Silahlı Kuvvetlere girmeye çalışmaktan içeri atmışlar anlıyon mu. Biz de diyecez böyle suç örgütüne üye değiliz falan. Öyle yapacaz yani bu işi." dediği, Eren’in "Şimdi ben görüştüm, bizim takım komutanı var, iyi. Biraz dilekçeyi söyledim, biraz telaşlı, o şimdi ortalığı." dediği, Noyan’ın "Abi sorun yok ya o kadar sorun yok. Yusuf abi için sorun yok, şimdi sana açıklayamıyorum telefonda. Telefon ...yapıyor tamam mı. Şimdi sana açıklayamam, onun için, sorun yok yani, kimse kim önemli değil, anlatabildim mi. Ama sen kimseye söylemeseydin keşke. Beni de bugün herhalde gelip alacak burdan Yusuf abi. Bugün Ankara'ya giderim, sonra İstanbul'a giderim. Evet, haricilerin yanında değil mi?" dediği, Eren'in "Yanımda yanımda da ona gerek var mı, hariciye?" dediği, onun "Yusuf abi bayağı rica etti, zaten yeminlerimizi de bugünler için yaptık, tamam" dediği,

Tape No:7418, 07.07.2008 tarihinde Hamza DEMİR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; aralarında bir süre hal hatır sorduktan sonra Noyan’ın “Sen biliyon demi durumları” dediği, Hamza’nın “He he biliyo yook” dediği, Noyan’ın “Bizim bi gelme durumumuz varda istanbul’a gitme durumumuz var…İstanbul’a gelme durumum var şeyle ilgi. Alıkonmayla ilgili. Sorunum yokta ifade sadece Kurtarmak için kurtarmak için. Üçümüz bide Yüksekova’daki. He bi o bide Yüksekovada varya bizim bitane Trabzonlu tayinde gitti onla işte gitme durumumuz var” dediği, Hamza’nın “Anladım gardeş bi görüşelim de öyle gidin” dediği, Noyan’ın “O Yusuf abi halletti onu Hamza abi Yusuf abi halletcek onu avukat” dediği, Hamza’nın “Ha tamam çünkü ben sizi tanımıyom dedim hiçbirini tanımıyom dedim isim vermedim sorabilirler sorarlarsa öyle bi görüştük ama ismini falan sormadık deyin geçin ya yani Yusuf halleder gerçi de” dediği, Noyan’ın “EE BÜYÜĞÜMÜZ ÖYLE DEDİ Mİ ŞUAN İÇERİDE” dediği, Hamza’nın “Yok onlan ... içeri girerken görüşemedik biz nezarette beraberdik zaten benim ifadeler şede Yusuf biliyor nasıl verdiğimi” dediği, Noyan’ın “Tamam o halledder o halledecek zaten” dediği,

Tape No:7226, 08.07.2008 tarihinde O.E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Noyan’ın "Biniyoruz tanklara, atıyoruz sallıyoruz bakıyoruz, silahlarla uğraşıyoruz işte. Evet tanklar büyük bir silah zaten ya" dediği, O.E.’ün "Ha Ankara'nın yolunu biliyor mu ha." dediği, Noyan’ın "Tabi tabi, Ankara, onların hepsi biliyor zaten o onların yaradılışında var zaten" dediği, Noyan’ın hatırını sorduğu O.E’ün “Çok şükür iyiyiz ya, nasıl olalım, yarımız iyi yani. Öyle değil mi. Yarımız iyi, öbür yarımız da inşallah az kaldı.” dediği,   Noyan’ın da “Evet evet, iyi olacak.” dediği, O.E.’ün “bir şey kalmadı inşallah” dediği,  

Tape No:7419, 11.07.2008 tarihinde Y. E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; aralarında bir süre günlük konuşmalar yaptıktan sonra Y.E.’in “... şimdi Lüleburgaz tankçı birliği mi senin şeyin” dediği, Noyan’ın “Benim tankçı birliği iyi ki tankçı birliğiymiş” dediği, Y.E.’in “Valla gelde bizi tanka bindirde şöyle bir gezelim ya” dediği, Noyan’ın “Eyvallah eyvallah TANKLAR ZATEN ZİYARETE GEÇER YAKINDA”  dediği, Y.E.’in “Şimdi ne derler dolmuşa biner gibi ... bi de çelebide beni helikoptere bindirsin.” dediği,

 
Tape No:7227, 14.07.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Mehmet Ali’nin “Napıyorsun kardeşim” dediği, Noyan’ın “Burada, sorma, yani herkes soruyor gazetelere çıkmışın falan diye. Anlatıyorum AKP’ye oy vermeseydiniz, işte verdiğiniz oylar böyle bu işe yarıyor. AKP’ye verdiğiniz oylar bu işe yarıyor, tamam.” dediği, Mehmet Ali’nin “Bu işe yarıyor” diyerek onayladığı, Noyan’ın bu kez “Öyle işte. Bayağı psikoloji savaş yürütüyoruz ya.” dediği,   

Tape No: 7205, 31.07.2008 tarihinde M. Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun Tugay komutanıyla kendisi hakkında basında çıkan haberler ile ilgili bir görüşme yaptığını, sözü edilen bu konu ile ilgili olarak K. AYDIN’ın da bahse konu Tugay komutanı ile bir görüşmesinin olduğundan bahsettiği, bu çerçevede Noyan’ın “Kemal amca ya ne yapmış bizi ya valla var ya derya yapmış adam bizi.” dediği,  M.Ali ÇELEBİ’nin “Kemal amcayla da görüştüler de ben daha tam ne konuştuklarını bilmiyorum sen öğrendin.” dediği, Noyan’ın “Görüşmüşler iyilermiş iyilermiş…Adama oturduğu yerden böyle bir selam çaktı böyle anasını satayım eliyle çok sağlam çok sert bir selam çaktı böyle yani. 3-4 tane yerde oturdu böyle çok anlamlı bir selam verdi bana. O Mustafa Kemale selam verdi onun düşüncelerine selam verdi” dediği, M.Ali ÇELEBİ’nin “Eyvallah sağol kardeşim ya sağol itibar itibar  gören insan olduk ya valla sayelerinde.” dediği, Noyan’ın “Komutan Ergenekon diye şey yaptı sordular ya Noyan neymiş falan dediler tamam mı  ne olmuş falan he Ergenekon ya falan demeye ... tamam mı şaşırdılar adamlar varya şok oldular şok” dediği, M. Ali ÇELEBİ’nin “Onlar afallar sana dokunamazlar” dediği, Noyan’ın “Tabiki bölük Komutanı durumdan haberdar Genel Kurmay Başkanı durumdan haberdar dedim. Tanıştığım insan tanıştığım insanlarda dedim insanlarda koruyorlar Özel Kuvvetler vasıtasıyla koruyorlar dedim sorun yok dedim” dediği,

Tape No:7232, 01.08.2008 tarihinde Hamza DEMİR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Hamza'nın "Komutanım bu telefon benim. Bu özel, kimsenin üstüne de kayıtlı değil. Artık bunla görüşürüz. Bir tane de Çelebi'ye aldım." dediği, Noyan’ın "Öyle mi, ha iyi yapmışın ya." dediği, Hamza'nın "Aynı numara, sonu 70." dediği, Noyan’ın "Bundan benim de almam lazım." dediği, Hamza'nın "Ya bizim H. var ya H.'ın babası yapıyo, ona ben telefon açıyım da bir tane de sana ayarlasın. Hacıbektaş’tan ayarlıyorlar." dediği, Noyan’ın "Tamam, Çelebi’ye verirsin, sen uğraşma, Çelebi halleder o zaman." dediği,

Tape No: 7210, 07.08.2008 tarihinde M. Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; bir müddet günlük konuşmalar yaptıktan sonra, Noyan ÇALIKUŞU’nun Neriman AYDIN ile görüştüğünden bahsettiği, M. Ali ÇELEBİ’nin Noyan’a Kemal AYDIN’ı cezaevinde ziyaret edip etmeyeceğini sorduğu, Noyan’ın Neriman AYDIN’ı kastederek “Ya söyledim de yok dedi gitme dedi sakın gitme dediler Neriman teyze.” dediği, M. Ali’nin “Hı yani herhalde şeyden dolayı tamam anladım yani şuanki şeyinden dolayı...”  dediği, devamında Noyan’ın “neyse zafer bayramını bekliyoruz şimdi. zafer bayramımızı severiz zafer bayramını severiz yani türk milletinin zaferi.” “şimdi dinleyen p… var ya şimdi misafir telefona misafir oluyolar kulak misafiri oluyolar ya.” dediği, M.Ali ÇELEİBİ’nin “türk milletine hizmet edenleri dinliyolar. hainleri dinlemiyolar.” dediği, Noyan’ın “tabi tabi onlar hainler hainleri dinlemez zaten.” dediği, M.Ali’nin “neyse biz buradan onları uyaralım da. belki düzelirler.” dediği, Noyan’ın “eyvallah eyvallah bilsinler eyvallah kardeşim aynen ona göre davransınlar ki ... şimdi pişmanlığında artık ya hainliğin pişmanlığı affolunmaz yani.” dediği, M.Ali’nin “İHANETİN CEZASI ÖLÜMDÜR UNUTANLARA ÖNEMLİ BİRAZ HATIRLATMA” dediği, 

Tape No:7211, 09.08.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ/YETER ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. A. ÇELEBİ’nin “Kardeşim 30 Ağustosta burdasın yani” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Bakalım inşallah ya” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “TANKLARLA MI GELECEN BEŞ GÜN ÖNCEDEN ÇIK O ZAMAN HELİKOPTER İŞ BİRLİĞİ TANK HELİKOPTER İŞ BİRLİĞİ YAPALIM SENİNLE” “YANİ BU ODADAN SONRA RESMİ BİR İŞ VAR YA ONU SÖYLÜYOM BEN” “RESMİ GEÇİTTE TANK GEÇMİYOR MU GEÇİYOR” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “TABİ ŞİMDİ BAŞBAKANA CUMHURBAŞKANINA RESMİ GEÇİT YAPACAĞIZ” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “RESMİ BAŞBAKANA  CUMHURBAŞKANINA” dediği,

Tape No:7212, 10.08.2008 tarihinde Mehmet ALİ ÇELEBİ/RUKİYE ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “250 yeter mi” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Ya o kadar fazla aslında bende bulurum burda Noyan 250 fazla ya” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Tamam yeter sen şey yapma sen bulu ver ben gönderirim sen hiç şey yapma tamam mı” “…ben çift maaş alacam param var ya paramız var sorun yok  tamam mı sen sen hiç şey yapma” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Kendini sıkmadan gönder yani ne gönderiyorsan” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “…birde Hasan abi Hamza abi aramıştı” “Görüşemiyoruz falan  Hamza abi aramıştı seni” “Görüşmek istiyor seninle” “Birde hat aldı mı sana telsim hat” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Ya başka bir hat var bende ya onumu diyon ondan mı görüşelim diyon” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “He isimsiz hat” “Ondan bana da tedarik ederseniz iyi olur ya ben ...” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Benimkini sana yollayayım  ben kullanmadım onu sanada tedarik edelim onu Haydar ayarlıyor zaten tamam ben Haydara bugün söylerim” dediği,

Tape No:7382, 11.08.2008 tarihinde Hamza DEMİR’e “Eyvallah Hamza abi.senin gibi asil bir Turk evladinin hizmetinde olmak serefimizdir.yarin mesaiden sonra hallederim” şeklinde mesaj yazdığı,

Tape No:7215, 11.08.2008 tarihinde Mehmet ALİ ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “…şey diyecem Hamza abiyle görüştün mü sen” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Arayamadım ya Noyan yoğunum baya da” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Beni işte aradı bugün aradı işte bikaç gün önce de aramıştı” “Ben tahmin ettim işte heralde dedim yardıma ihtiyacı var dedim” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Anladım ona bi şeyaparız ya” “Ben hallederim” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Hayır olum… bende para var göndeririz biraz ona yetcek seviyede göndeririz” M. A. ÇELEBİ’nin “Ya yok ben tamam karışma ben hallederim” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Yok yok ben ben gönderecem sana abi sen olmaz ben gene bi 250 falan gönderirim” “Olum sakın bak ben gönderecem ben gönderecem sen zamanında çok verdin sen karışma” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “…bizimkiler de Kemal amcayı görecekler bakalım yarın” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “…iyi ben Neriman teyzeyi arayım mı şimdi Neriman teyze almış mıdır eline geçmiş midir şey” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Bilmiyom ki Cezmi abi söyledi mi söylemedi mi Cezmi abiye söyledim söyleyecem diyodu ama valla bilmiyom aldı mı almadı mı acaba şimdi direk sormak da böyle hani biraz garip oluyo yo de mi”  dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Neyse ben Neriman teyzeyi arayım da” “Şu iki tane hapisane var Muratlı da” “Hangisi diye soracam” “Ve saatleri de iyice sorsunlar haftas onu olabilir mi diye” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Sadece salı bi saat bi de biliyo musun” dediği, 

Tape No:7383, 12.08.2008 tarihinde Hamza DEMİR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “Bankamatiğe gidecem şimdi ben” “Ne kadar göndereyim sana ne kadar lazım” dediği, H. DEMİR’in “Gardaş bak hele ödeyebileceğim ufak tefek bir şey olursa yeter Kayseri(ye gidip geri gelecem çocukları geri getirecem ya ...” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Yok ayıp ediyon abi” “Maddi manevi biz her türlü desteğimizi türlü desteğimiz yanımız beraberimizde yani” “Bende olmazsa sen vericen anlıyon mu bu işler böyle” dediği,

 
Tape No:7233, 14.08.2008 tarihinde Yaşar TOZKOPARAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Noyan’ın "Hamza abiyle görüşüyorum işte Hamza abi var ya. O, işte, zor durumda adam." dediği, Yaşar'ın "Abi nolucak ya. Yani hala bekliyoruz öyle." dediği, Noyan’ın "Tamam, Zafer Bayramını bekliyoruz işte. Zafer Bayramı ya 30 Ağustos. Hani Yunanı denize dökmüştük, tabi. Misafirler var şimdi telefonda da, yanlış bir şey anlamasınlar yani, yoksa biz severiz, Başbakanımızı ya Cumhurbaşkanını severiz yani, onlar yanlış anlamasınlar.” dediği, 

 
Tape No:7234, 23.08.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Mehmet Ali’nin “Kemal amca bizi böyle yetiştirdi” dediği, Noyan’ın “Aynen ya, valla yatıp kalkıp Kemal amcaya şükrediyorum ya.” dediği, Mehmet Ali’nin “Valla baya özledik bi çıkamadı ya, inşallah çıkar. Vallahi bunlar da bi çıksa inşallah, alırız onları ordan helikopterle.” dediği, Noyan’ın “Alıcaz.” diye onayladığı,

  
Tape No:7237, 23.08.2008 tarihinde Hamza DEMİR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; konuşmanın başında 30 Ağustos'ta Ankara'ya gideceğinden Hamza'nın da Ankara'da olduğundan bahsettikten sonra Hamza'nın "Bunlar, bunlar. Türk Milletini sattılar ha. Türk Milleti boş değil, bunların anasını ağlatacak hepsinin, dur." dediği, Noyan’ın, "Eyvallah, eyvalah. Hepsinin, hepsinin, bekliyoruz bakalım, Zafer Bayramını bekliyoruz işte." dediği, Hamza'nın "Valla yeni gelenden de ümidim yok. Yeni gelenden de ümidim yok." dediği, Noyan’ın,"Yok yok yok, sakın öyle düşünme ha, anladın mı." dediği, Hamza'nın "Sen diyosan tamam, öyledir, tamam gardaş." dediği,

Tape No:7238, 23.08.2008 tarihinde Oğuz ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  Noyan’ın “Eş dost bi isimler vardı da onlarla görüştüm. He. İnsanlarla muhabbetteyiz diyalogdayız yani sürekli. Kemal amca gibi” dediği, Oğuz’un “Evet. Demi devam.” dediği, Noyan’ın “Evet.” diye onayladığı, Oğuz’un “Adamlar güzel yerinden yakaladı bizimkileri. Çok sevdiler, bırakmıyolar baksana.” dediği, Noyan’ın “Evet. Bırakmıyolar, gerçi bizim de biz de çok seviyoruz canım, biz herkesi seviyoruz bu ülkede.” dediği, Oğuz’un “Biz sevdiğimizi öldürüyoruz.” dediği, Noyan’ın “Öyle tabi biz  öyle.” diye onayladığı, Noyan’ın “Onlarınki şey oldu yani bi köşeye çekilme.” dediği, Oğuz’un “Kamp oldu kamp.” dediği, Noyan’ın “Evet evet.” dediği, Oğuz’un “O yüzden bekliyoruz derin bi sessizlik içinde. Her gün daha sessizleşen bi ortamda. Evet evet, baya sert geçecek herhal.” dediği, Noyan’ın “Nuh tufanı gibi  yani. Fırtına öncesi sessizlik.” dediği, Oğuz’un “Evet evet, yani her geçen gün daha sessizleşiyo.” dediği, 

   
Tape No:7239, 27.08.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Noyan’ın “Ya oğlum, Ankara’da kal da bak. 30 Ağustos önemli, 2 gün kaldı, 30 Ağustos önemli yani. Ankara’da bulunman önemli.” dediği, Mehmet Ali’nin “Önemli evet.” diye onayladığı, Noyan’ın “Napıyım ya, abi komando olmam lazım ya, onu anladım. Yani burda olmaz tankçı. Komando kursuna gitmem lazım. Gerçi Ali amcayla konuşmak lazım bu hususları ama. Ona sor, Kemal amcam ona sor falan demiş çünkü.” dediği, Mehmet Ali’nin “Olursun sen merak etme. En iyisi Komando Özel olucan, başka çaren yok.” dediği, Noyan’ın “Komando abi başka çaresi yok. Ya da Özel Kuvvetler. Almazlarsa komando olma şansım var yani.” dediği, Mehmet Ali’nin “Ordan özel olucan ya, olursun olursun.” dediği, 

 
Tape No:7240,  29.08.2008 tarihinde H.C.Ü. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H.'ın "İnsanda böyle bir ağırlık başladı, bende böyle bir mutsuzluk demeyim de, böyle bir çöküntü." dediği, Noyan’ın "Bir ağırlık demi, evet evet evet, inşallah bu akşam bekliyoruz bakalım, bu akşam. Bir şeylerden haberdar olursan hemen ara, telefonum açık." dediği, görüşmenin devamında isimsiz ve açık hat almaktan bahsettikten sonra "Dinliyor o... çocukları, telefonları da p.... Yarın artık devlet Mustafa Kemal'in çizgisine geldiği zaman, bizim elimize geçtiği zaman gerek kalmaz da, dinleyen minleyen kalmaz da. İşte öyle bir durum olmazsa, daha sonra olursa diye yani." dediği, 

Tape No:7241, 30.08.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Noyan’ın "İktidar partisinin çelengini de koydular. Muhalefet partisinin çelengini de koydular. Bütün b... çelengini koydular." dediği, Mehmet Ali’nin "Temizleriz canım, önemli değil." dediği, Noyan’ın "Temizleyeceğiz abi, az kaldı da, bugün canım sıkkın ya, dün. Dün diyorum, daral geldi bana. Ve daralımda da haklı çıktım. Baksana bir şey olmadı daha." dediği, Mehmet Ali'nin "Aman ha, aman dikkat et Noyan'ım. Bak Kobra geçiyor burdan şimdi. Affetmezler ya." dediği,

Tape No:7242,  30.08.2008 tarihinde S… ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.’ın "Ben Google’dan baktım size. Çok tehlikeli, hiç bahsetmiyecem." dediği, Noyan’ın “Tamam aramızda kalsın. Tehlikeli evet, dikkat et." dediği, S.’ın "Senin ne işin var abi öyle şeylerle ya?" dediği, Noyan’ın "Sen, yok şey, onlar yalan dolan, şey. Onlar doğru olsa biz burda olmayız zaten." dediği, S.'ın "Ama yani yine de böyle kişilerle görüşmen pek iyi değil bence abi. Ha kendi fikrim yani." dediği, Noyan’ın "Yok, sen onu bilmezsin. Şimdi sen, şimdi onların içini bilmezsin. Tanıyacan zaten yakın zamanda hepsini." dediği, daha sonra toplumsalhaber.com'daki yazıları okumasını tavsiye ederek "Tamam mı, orda bütün bilgileri ordan elde edebilir, ora orası temiz güzel bilgi verir, tamam mı. Temiz güzel bilgi verir doğru verir." dediği,

Tape No:7244, 09.09.2008 tarihinde Eren MUMCU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Noyan’ın “Bizim yaptığımız itiraz vardı ya. Kabul olmamış. Ş…ler kabul etmemişler. Yani hala biz şeyiz yani, öyle bir suç var, hala biz şeyiz sanki, onlar da o yüzden içeride yatıyorlar işte.” dediği, Eren’in “Hı anladım. Gündemde var mı bir şey, Ergenekon muhabbeti?” diye sorduğu, Noyan’ın “Yargıtay Ergenekon falan diyor, yasallaştırmaya çalışıyor Yargıtay. Yargıtay şey ya satışı koydu. AKP’nin kapatılmasını isteyen Yargıtay satışı koydu yani.” dediği,  Eren’in “Hı anladım.” dediği,

Tape No:7245, 10.09.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; "Oğlum yeter çıksınlar artık ya, canım sıkılıyor ya. Yemin ediyorum ya. Çıkalım şu mahkemeye biz de. Üniformalarımızla abi. O.. çocukları hala tutuyorlar onları, p.. herifler, a...koduğumun uyuzları ya. S..n gitsin o.. çocukları. O telefonu dinliyorlar, p..ler analarını s.., onların çocukları. Hesap soracağız onlardan, dinlesinler anasını s..." dediği, M. Ali Çelebi’nin "Belki iyi niyeti olanlar da vardır aralarında." dediği,  Noyan’ın “İyi niyetli olanları s.., onların niyetlerini s.. onların, adam olsalar el koyarlar olaya p..kler." dediği, M. Ali Çelebi’nin "Yav kardeşim, eğer olumlu yanıt alırsam ben sana haber veririm." dediği, Noyan’ın "Tamam konuşuruz orda, telefonları, şey radyonun kenarına koyar, yine konuşuruz." dediği,

     
Tape No:7246,  10.09.2008 tarihinde B…. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; B.’ın “Ben böyle düşünüyom, askere girecem askere de, sadece şey olsun diye yani.” dediği, Noyan’ın “Harp Okulunu ne yaptınız şimdi, sildiniz mi kafanızdan” dediği, B’ın “Abi yani silmek zorunda kalıyosun. Çünkü şimdi dava var, davaya bakıyoruz işte. Mahkemeyle ilgileniyoruz ama yani diyorlar, şey değil. Yüksek İdare Mahkemesi, herhangi bir adalet falan beklemeyin diyorlar yani.” dediği, Noyan’ın “Doğru, neyse, o adalet merak etme o adalet tecelli edecek, sen merak etme, tamam mı abicim.” dediği, B.’ın “Kısmet işte, burda işte yine mahkemeyle ilgilenecez işte, ama olur olmaz, işte yine kendi hayatımıza bakacaz. Olmazsa artık bir şekilde ilerleyeceğiz yani.” dediği, Noyan’ın “Harp Okulunda adaletsizliğin daniskası var ama o adaleti tecelli ettirecez, sen merak etme.” dediği, B.’ın “İnşallah abi, neyse görüşürüz abi. Ben mutlaka bi ara uğrayacam yanınıza fırsat bulduğumda.” dediği, Noyan’ın “Şey, şey, diğerleri nereye girdi?” diye sorduğu, B.’ın “Şeyde, şey, K. şeye girdi, Balıkesir’e girdi, şey de nerde o, Denizli’de Pamukkale Üniversitesi’ne girdi. Şey de Ali de, ikisi de makine mühendisliğine girdiler” dediği, 

Tape No:7435, 13.09.2008 tarihinde Yaşar TOZKOPARAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “…ya telefonum kapalıydı aradın herhalde beni” dediği, Y. TOZKOPARAN’ın “..demin aramıştım 5 dakika önce” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “…kapalıydı telefonum konuşuyorduk ta Neriman Teyzenin yanındaydık” “Ankara dayım abicim ya geldik işte buraya selametle geldik” “Sen sen gelecen mi” “Bak Kemal amcamın çok selamı varmış bizlere” “İyi bak Çelebinin selamı var” dediği, Y. TOZKOPARAN’ın “.... şey ne oldu ya” “Mehmt Ali abinin şeyi tayin işi” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Kara Pilot Teğmen oldu artık” dediği, 

Tape No:7436, 13.09.2008 tarihinde Hamza DEMİR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H. DEMİR’in “Komutanım ben sabahınan şeydeyim Ankara dayım kardaş” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Çıkıyon şimdi bu akşam herhalde” “Yarın o buluştuğumuz kahvede mi oluyon” dediği, H. DEMİR’in “Nereye diyorsanız oraya gelirim” dediği,

 Tape No:7437, 14.09.2008 tarihinde Eren MUMCU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “…Ankaradayım” “Çelebiyle beraberiz işte” dediği, E. MUMCU’nun “Boş boş dolanmayın ya çalışın ya” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “…yok lan boş dolaşmıyoz la ayıp ediyon  güzel haberler alıyoruz ama” “Haberler güzel” dediği, E. MUMCU’nun “Ben Neriman teyzeyle konuştum dün” “Haberler iyi oda öyle dedi haberler iyi dedi” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Şimdi Hamza abiyle görüşecez şimdi Hamza abi gelecek” “Odadasın he dolaşacak biyerin yok demi” “Çıkamıyon dışarıya kitap  oku kardeşim kitap oku böyle sana bişey lazımmı böyle burdan gönderecek bişey varmı” dediği, E. MUMCU’nun “Yo ben alıyom ya internetten geliyo...” dediği,
 Tape No:7438, 15.09.2008 tarihinde Hamza DEMİR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H. DEMİR’in “Ben akşam üstü şeye geçecem İstanbula şeyin için... yokta o Neriman ın için gececem  yani Nerimana bildirmeden geçecem  yarın Nerimanı orda görüş ... ben geri otobüslen yarın dönerim Nerimanı gönderdikten sonra” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Sadece onun için gitmene gerek yokbe” dediği, H. DEMİR’in “Hem orda işimede bakacam yani ... bakacamda ....yinede orda  gideyim onun yanında olayım...” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Anladım varmı bişeye ihtiyacın” dediği, H. DEMİR’in “Sağol kardeş işte ihtiyaç şey var ya bu çocuğun yarın kitapları falan alınacakta” “Bi o var kardeş ya bi ufat tefekte bişey yatacakmış yani öyle bişey yok ...” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Ne kadar lazım sana sen söyle bana” dediği, H. DEMİR’in “Benim kardaş toplam yani kitapların parası okula yatıracak para falan 300-325 lirayı falan buluyo”dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Tamam onu halletmeye çalı bugün nöbetçiyim ama ben halletmeye çalışayam Hamza abi” “…tamam ben Çelebiylede konuşurum hallederiz” dediği,

Tape No:7424, 18.09.2008 tarihinde X ŞAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X Şahsın “Abi ben Hamza Demirin oğluyum” “Abi babamı sabah gözaltına aldılar seni aramamı söyledi” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Tamam beni de alıyorlar şimdi gözaltına” “Evet tamam sorun yok ya sorun yok tamam gözaltına aldılar beni” dediği,

Tape No:7425, 18.09.2008 tarihinde X ŞAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Noyan’ın “Komutanım yazılı kağıtta şöyle yazıyor komutanım ya şüpheli olarak gözaltına savcılık tarafından gözaltına alınıyor diye öyle bir durum var komutanım” dediği, X Şahsın “Kimim senin mi” dediği, Noyan’ın “Benim komutanım gözaltına alınıyorum yani gidince gözaltına alacaklar herhalde ... komutanım bir de komutanım ordu evinde arama yapıyor olabilirler şuan. Onu bi sorarsınız komutanım orduevinde benim bi çengelli bi defterim vardı komutanım onun alınmaması gerekiyor muhafaza edilmesi gerekiyor. bi sorar mısın komutanım orduevine” dediği, 

Tape No: 7426, 18.09.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Neriman’ın “Teyzem haticeyle ben konuştum. Yusuf Yusuf beye ulaşmaya çalışacak. Tamam inşallah İstanbuldadır beraber olursunuz inşallah” dediği, Noyan’ın “Tamam Üniformalı mı gideyim Neriman teyze yoksa” dediği, Neriman’ın “Yok sivil git sivil git Fotoğrafının falan çekerler Allah korusun sivil git teyzem” dediği, Noyan’ın “Tamam peki ben ne konuşayım onlarla yani dostuz arkadaşız” dediği, Neriman’ın “tabiki aile dostuyuz yani bundan başka metin metin amcam vasıtasıyla tanıdığımız selçuğa seyehate geldiklerinde tanıdığımız dostlarımız aile dostu olduk sonra diğer arkadaşımı da ben amcamla tanıştırdım sık sık evlerine gideriz yatarız annesi annemdir neriman hanım teyzemdir yani bütün yaşananlar bunlar kemal bilge bir insandır biz kemal amca amca dediğimiz can insandır sadece biz…” dediği, Noyan’ın “SOHBETLERİ SOHBETLERİ FİLAN ŞEY EDER Mİ BÖYLE NE KONUŞURDUNUZ DER Mİ” dediği, Neriman’ın “Tabi bütün dünyayı konuşuruz danışırız bütün dünya hadiselerini. Öğretir deme Mustafa Kemali konuşuruz dünyayı konuşuruz dünyayı konuşuruz tamam. Öğretmek değil de hani konuşmak sohbet etmek soru sormak. Zaten bunlar gerçek olan bunlar başka bir şey değil o bilge bir insandır yani evet başka birşey de yok zaten biz kendilerinde kalırız onlar bizim evimizde kalırlar bunlar zaten yaşanan şeyler tamam mı harp okularıyla ilgili sana şey sorabiliriz biz harbiye öğrencisiydik onunla tanıştığımızda tabiki biz sorarız genç insanlarız yani ...” dediği, Noyan’ın “BEN ÖYLE FAZLA MUSTAFA KEMALİN ASKERİ FALANIZ DEMİYİM DEĞİL Mİ ALO..” dediği,

Tape No: 7427, 18.09.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Noyan’ın “kesiyorlar telefonları valla bilerek ya.. Tamam fazla Mustafa Kemalin askerleriyiz falan demiyeyim da.” dediği, Neriman’ın “Deme hayır hayır hayır gayet normal” dediği, Noyan’ın “Bir de ordu evinde benim şey vardı bir tane defterim vardı o sürekli not aldığım defter..” dediği, Neriman’ın “Onu götürme” dediği, Noyan’ın “Onu arama yaptılarsa arama yapıyorlarmış herhalde şuan.” dediği, Neriman’ın “Arama yapmazlar sen tanıksın sanık değilsin. başka sim kartın var mı bu sim kartını at de ki şunu kullanıyorum de…şimdi sen bu telefon simini çıkarıp atıyorsun öbürü öbürünü takıyorsun tamam bunu hemen yok et.” dediği,  Noyan’ın “tamam başkasına başkasına vereyim şuan tamam” dediği,

Tape No:7428, 18.09.2008 tarihinde X ŞAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “Komutanım arama yapmışlar mı komutanım” “Ona ulaşırsanız komutanım dersiniz ki bi tane rafta komutanım benim çengelli bir tane defterim var beyaz kaplı” “Hemen dolabın üstündeki rafta komutanım buzdolabın üstündeki rafta” “Şey var arasında kağıtlarım filan var onların şey olması lazım komutanım saklamaları lazım” “Şimdi orduevindeyim komutanım Adapazarı bi tane komutanımla merkez komutanlığına gidiyorum İstanbul’a” “Ordan gözaltına alacaklar herhalde” dediği, X Şahsın “Şeyle görüştün mü sen başka biriyle görüştün mü” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Başka biriyle görüşmedim komutanım” “Nasıl yani komutanım” dediği, X Şahsın “Ya hayır şey diyorum burdan falan arayan oldu mu seni” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Yok komutanım ordan olmadı” dediği, X Şahsın “Dilekçe verdiğiniz birlikte” “Onlarla görüştün mü onlarda bir şey var mı veya herhangi” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Onlarda şimdilik aramadım komutanım aramadım ARAYACAĞIM BU SİM KARTI DA ATACAĞIM KOMUTANIM” dediği,

Tape No:7429, 18.09.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. ÇALIKUŞU’nun “Neriman teyze bu şimdi telefonlarla ilgili telefonun kayıtlarıyla ilgili falan çıkarsa ne yapayım ne diyim” dediği, N. AYDIN’ın “Bunu mu kullanacaksın öbür sim kartını mı” “Hangi numaranı vereceksin” “SEN Bİ KAPAT SEN Bİ KAPAT BEN BAŞKA NUMARADAN ARAYIM SENİ” dediği,
Tape No:7430, 18.09.2008 tarihinde günü saat Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Neriman'ın "Bak şimdi ne yapacan biliyor musun o zaman teyzecim. Bu numarayı değil o numarayı vereceksin. Yeni hattı yani o numarayı kullanıyorum diyeceksin. Daha önce 505 kullandım attım, bilmiyorum numaramı. Bunu verirsen bunu verirsen, burdaki konuşmaların tamamını dökecekler teyzem. Ama bu simini de bu simini de yok et. Olur telefon götürme ama, numaran dedikleri zaman da işte bir numara ver. Bu numaranı verme, bu numaranda çok kayıtlı şey var şimdi." dediği, Noyan’ın "Doğru, kayıtlı çok şey var, yalnız bu telefon numarası da bizim şeye kaydı, işte Eskişehirli var ya." dediği, Neriman’ın "Hadi teyzem, götürme telefonunu" dediği,

Tape No:7431, 18.09.2008 tarihinde günü saat Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Neriman'ın "Bu telefonu ne yapıyorsan yap ama bu numarayı verme sakın" dediği, Noyan’ın "Yok yok, tamam Neriman teyze tamam." dediği, Neriman'ın "Hadi teyzem, çünkü bak seninle bu konuşmalarıma istinaden gelir beni de alırlar çünkü. Bu, bunlar bu telefonda kayıtlı, şimdi gelir beni de alırlar" dediği,

Tape No:7432, 18.09.2008 tarihinde günü saat Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Neriman'ın "Sen sen, akıllı bir çocuksun. Yani dostluk dışında bir şey yok zaten teyzecim biliyorsun. Ayrıca da yüksek mahkemeye bizim şahitliğimiz var diyeceksin, şahitlik talebimiz var. Ama bu numara bu numara, son derece tehlikeli şu numara." dediği, Noyan’ın "Eski numaramda da yalnız bazı şeyler olabilir, kullanmıyorum" dediği, Neriman'ın "Olsun, ama bunun ama bunun kadar değil. Yusuf beyin telefonunu aklında tut, avukatımı istiyorum de tamam mı. Avukat gelmeden de konuşma sakın. He savcılıkta ver ifadeni. İfadeni savcılıkta ver, şeyde verme bak, Yusuf bey sana ulaşmadan ifade verme. Ama şu numaranı lütfen verme." dediği, Noyan’ın "Yok yok, onu şimdi imha ederim birazdan" dediği,

Tape No:7433, 18.09.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’nun Neriman AYDIN’a “TEYZECİM PASAYLA GORUSTUKLERİMİZİ SOYLEYİM Mİ SAVCİYA” şeklinde mesaj yazdığı, 

Tape No:7434, 18.09.2008 tarihinde günü saat F. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; F.'nın "Kurban olsun halan, şey teyzeni de tutuklarlar. Şey yap,i komutanlarla paşayla konuştuklarını konuşma. Sadece sen biz ahbabız, annem önce tanıştı yolda giderken tanıştı, biz bundan sonra görüşme yaptık, haftada bir görüşürüz yani. He başka bilmiyorum yani, sorulara cevap vermemen çok daha iyi olur. He düşüne düşüne, mantıklı, böyle çok düşün, serinkanlı ol, gayet serinkanlı ol. Eğer konuşmak istiyorsan şeyden konuş, orda yanındaki komutanların telefonuyla konuş. Ha bu benim telefonu ara tamam mı yavrum.” dediği, Noyan’ın "Tamam ben telefonu verecem şimdi zaten komutanıma." dediği, F.'nın "Şahitliğiniz dinlenecek diye 3 kere avukat verildi, şimdi avukatın gelmeden hiç konuşma. He üst mahkemede de zaten şenin şahitliğin var, seni şahit olarak dinleyecekler. Başka türlü izin verme, hiçbir yere imza atma, başka şeye de müsaade etme. De ki, ben şahit olarak yazıldım üst mahkemeye. Benim bildiğim yok, biz ahbabız ondan sonra aile dostuyuz" dediği anlaşılmıştır.

Diğer Şüphelilerin telefon konuşmaları;

Tape No:6721, 26.01.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile Kemal AYDIN’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; N. AYDIN’ın “Önderim merhaba” “İki tane Teğmen var Öznur hanım var” dediği, K. AYDIN’ın “Şimdi büyük büyük adamın Noyanla ilgili söylediklerini ona söyle” dediği, N. AYDIN’ın “Söyledim dün konuştuk biz Teğmenle” “Amcası onun gözlerinden öpebilirsin çok ayakları yere basan çok sağlam basıyor” dediği, K. AYDIN’ın “Tamam mesele yok  o zaman o zaman bizim biz endişe etmek” “Devletten endişe duyarsak naneyi yedik o zaman” dediği,
Tape No:6573, 31.01.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile Mehmet Ali ÇELEBİ’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; birbirlerinin hal hatırını sorduktan sonra, M. A. ÇELEBİ’nin “Durumlar iyi yani” dediği, K. AYDIN’ın “DEVLET  SAHİBİSİ SİZ OLURSUNUZDA DURUM KÖTÜ OLURMU”  dediği M. A. ÇELEBİ’nin “Biz Devlet sahibiyiz de Türk Milliyetçiliğinin olmadığını söyleyen Subaylarda duyduk ya biz Kemal amca yeni tespit ettik, tespit ettik onu da Harp Okulundan” dediği görüşmenin devamında tespit edilen kişinin söylemleri hakkında karşılıklı yorumlarda bulunduktan sonra, M. A. ÇELEBİ’nin “Onları yazıyoruz Kemal amca” K. AYDIN’ın “Noyan Komutan ne yapıyor” “Mutlaka iyi olmak mecburiyetinde” “Duygulara mağlup olarak yanlış yapmak gibi bi Türk çocuklarının özellikle DEVLETİN ŞEYİ YOK HAKKI YOK” “Ama ama Mehmet Ali Komutanla Noyan Komutan Eren Komutan ve onlar gibi olanlar yanlış yapamaz çünkü onlar Devlet” dediği, 

Tape No:6835, 20.03.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Neriman AYDIN-X Bayanın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Durmuş’un "Noyan falan döndü mü abla" dediği, Neriman'ın "Noyan Eğirdir’de amcası Özel Kuvvet. Amcası çok selamları var. Dün de Mehmet Ali ÇELEBİ’nin var selamı. Noyan’ı da Özel Kuvvet seçmelerinde epeyce bir sıkıştırmışlar." dediği, Durmuş’un "İyi çok iyi, yok o çocuk güzel şeyler yapacak." dediği, Neriman'ın "İnşallah sayende amcaları valla sayende, hep sen onlara idol oldun, örnek oldun gıptayla seni izliyorlar." dediği,
Tape No:6851, 09.04.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Neriman AYDIN’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Durmuş’un teğmenlerin durumunu sorduğu Neriman’ın da bilgi verdiği, Durmuş’un “Çocuklardan ne haber ablam iyiler mi. Ne yapmışlar” dediği, Neriman’ın “Çocuklar iyiler, hafta sonu Noyan aradı. Biz iyi, iyiyim dedi. Öbür bizim bir teğmen vardı o da kazanamamış, Eren. Onun şeyi vardı irtibatı var Reha paşayla,  aynı zamanda hemşehrisi, Trabzon’lu. Çok da çalışmış, dedim olsun gene çalışmasına devam etsin. Noyan’a. Sen de o da ikiniz de. Noyan biliyor mu sonucu bilmiyor mu bilmiyorum. Hiç bir şey söylemedi ben de söylemedim.” dediği, Durmuş’un “Evet. Bilmiyor olabilir.” dediği, Neriman’ın “Ben de söylemedim hiç bir şey. O Eren’i sordum teyze kazanamadı dedi.  Olsun çalışmaya devam etsin dedim ben. Çelebi de çalışıyor amcası, o çok çalışıyor, Çelebi.” dediği, Durmuş’un “Çelebi maşallahı var. Yok iyi çalışıyor çocuk.” diye onayladığı, Neriman’ın Mehmet Ali’nin mesleki iş ve dersleri yanında örgütsel amaca yönelik de çok çalıştığını Durmuş’a ifade ederken “Çelebi her türlü çalışıyor. Her türlü çalışıyor her türlü. Her türlü amcası yani, çok maşallahı var.” dediği, Durmuş’un “Evet evet iyi çalışıyor. İyi çalışıyor akıllı bir çocuk.” dediği Neriman’ın yine “Başka da çok çalışıyoruz.” dediği, Durmuş’un da “Yani kişiliği falan oturmuş çocuk.” diyerek onayladığı,

Tape No:6865, 19.04.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Neriman AYDIN-X Bayanın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Neriman'ın “Akşama seninkiler vardı, Çelebi ile Kemal abin. Dedim Kahraman benden her hafta rapor alıyor dedim bunların durumu nasıl diye. Noyan diyo ki ablası, amcası “Kırmızı Beyaz” okuyorum dağda. Dedim ki ya şu amcanın şimdi gözüne girdin ha, dedim. Eğridir’in dağlarında kitap okuyasın, tamam mesele yok. Valla okuyom Neriman teyze dedi, herkese de okutturuyom dedi." dediği, Durmuş’un "Valla okuyorsa güzel işte tamam valla Noyan yırttı yani şimdilik. Valla benim çocuklara hepsine mecbur koşuyorum ya, en az iki kitap olacak çantasında. İlkinde mırın kırın ettiler, abi yani o şartları biliyosun filan, öyle yok dedim yok yok yok. S..n şartına, vurulduğunuzda yaralı yatacaksınız, kitap okuyacaksınız kitap okuyacaksınız o zaman." dediği,
Tape No:6743, 26.04.2008 tarihinde Neriman AYDIN’ın M. Ç.’dan aldığı mesajda; “Nerıman hanım biraz önce metin abi noyanla olumlu bir görüşme yapmı..” yazdığı,

Tape No:6637, 12.05.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Valla benim özel kuvvetlerim hizbultahrir tahrir in belgelerini falani filanı topladılar, belgeleri ... saydamaları alıp getirip şuanda masanın üstünde yığılı gergili taksici şoförle konuşurken Hizbultahrirci olduğunu anladı telefonunu aldı ondan o bizim çiroz, o Noyanla birlikte pazar günü  cumartesi pazar kayda aldılar resimlerini çektiler adamın  tamam saydamları  aldılar dergileri aldı geldi” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Mehmet Ali mi Mehmet Ali mi becerdi bu işi, abi ben sana söyliyim o çocuk valla geleceğin GENEL KURMAYI” dediği, 

Tape No:6870, 31.05.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Mehmet Ali ÇELEBİ’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Durmuş’un iyi yetiştiğine inandığı Mehmet Ali’nin Noyan’a destek olmasını sağlamak için “Gözlerinden öpüyorum Mehmet Ali’cim, Noyan’ı sana emanet ediyorum. Özellikle emanet ediyorum. Noyan’ın biraz daha böyle ayaklarının yere basması lazım. Onun için de biraz daha senden ona sahip çıkmanı istiyorum.” talimatını verdiği, Mehmet Ali’nin “Tamam Ali amca, anladım anladım Ali amca, baş üstüne.” diyerek emri kabul ettiği, bununla beraber Noyan’ın da alt gruplara ve daha az yetişen örgüt elemanlarına veya örgüte kazandırmak için çalışılanlara sahip çıkması için  “O da, o da o da, başkalarına sahip çıksın.” şeklinde talimat verdiği, Mehmet Ali’nin de “Tamam Ali amca, anladım anladım Ali amca.” diyerek talimatı aldığı, 
Tape No:6763, 05.06.2008 tarihinde Y. E. ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Y. E.’nin “Şimdi gençiliğinize iyi herhalde teğmenler” dediği, N. AYDIN’ın “Eyvallah Noyan burdaydı uzun boylu olan” “Braz önce amcasıyla gittiler onlar Kemal beyle” dediği, Y. E.’nin “İyi oldumu sohpet memnun olmuşlarmı” dediği, N. AYDIN’ın “Hem nasıl hem nasıl hem nasıl”  dediği, Y. E.’nin “Kasade çektiydi dinletmişmi yoksa” dediği, N. AYDIN’ın “Vallahi diyorlarki iyi ki kaydettik Kemal amca yoksa hepsini kaçırmış olacaktık diyo” dediği, Y. E.’nin “…nasıl gidiyor iyi gidiyor herhalde piyasalar” dediği,
Tape No:6671, 06.06.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile M. A. ÇELEBİ’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Nerde bu Komutan” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Kemal amca gelecem ben, şimdi yoldayız biraz trafik sıkışıkda” dediği, K. AYDIN’ın “…şimdi Noyan yukarı çıkacak diye bende dedim seni bekleyim” dediği,

Tape No:6672, 06.06.2008 tarihinde Kemal AYDIN/ Neriman AYDIN ile AYDOGAN/EMİNE yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “İKİ TANE TÜRK KOMUTANLA OTURDUK NOYAN KOMUTAN CELEBİ KOMUTAN TAMAM MI” “Onlarla Ablan var bide ben varım eve de gitmiyoruz zaten gerci bizim hanımda cok şikayetci degiller hanım yengen o manada şanslıyız siz okadar benim kadar şanslı degilsiniz” “Bak evime bak madem derviş olacaktın niye evlendin” “Şimdi sende madem bu işlerle ugraşacaktın neden evlendin” dediği, Aydoğan’ın “Canım abim şimdi bizde mutlaka ki komple insan olmak istiyoruz olabildigimiz kadar hem üreten” dediği, K. AYDIN’ın “Bak bu akşam dün gece her gece onbirden evvel gitmiyorum bu gecede eve gitmiyorum cocuklar teğmenler burda noyanın ailesi burda yok ama mehmet alinin ailesi Ankarada  biliyomusunuz” “Şimdi onlar burda oturdular sabahleyin belli ki ikiden aşagı yatmıyacaz bidefa yani ee gerisi şimdi Emine bunları duysun şimdi belli ki ikiden aşagı yatmıyacaz Mehmet alinin ailesi de ankarada annesi babası kardeşleride ankarada bak şimdi Neriman ablanın evde yukarda Cankayada Cumhurbaşkanlıgı köşkünün yanındayız seslerimiz duyuluyo tabi” “Bunları ben özellikle sana diyorum lazım olacak diye” dediği,
Tape No:6688, 21.06.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile O. D. ’nun yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Bak şimdi sen çok şanslı adamsın hafta sonlarında biz şimdi Mehmet Ali komutan ve Noyan komutan karşımda biz yemek yiyoruz bi masa başında evde onlarında sana çok selamı var” dediği, O. D.’ nun “Noyan teğmenim vardı o zaman onla görüşmüştük” dediği, K. AYDIN’ın “Evet Noyan Komutanda burda onun birde küçük kardeşi var geldi Selçuktan bi güzel Türk çocuğu onlarla yemek yiyoruz sohbet ediyoruz onların çok selamı var Neriman teyzende selamı var seni çok öpüyoruz” dediği anlaşılmıştır.

d-Örgütsel İrtibatlar 

 Diğer şüpheli ve tanık beyanları;

Eren MUMCU’nun 20.09.2008 günü Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Gözaltına alınanlardan Noyan ÇALIKUŞU, Mehmet Ali ÇELEBİ, Önder KOÇ, Hasan Hüseyin (soyadını hatırlamıyor) ve Yaşar TOZKOPARAN’ı tanıyorum. Bu şahıslardan Yaşar dışındakiler ile devre arkadaşı yız. Bu şekilde tanırım. Yaşar ile aramızda ise okuldan 3 yıl fark vardır, onu da okuldan tanırım.” dediği,
Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN’ın Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Hasan Hüseyin UÇAR'ı Noyan komutanın arkadaşı olması nedeniyle onun yanında görmüştüm o şekilde tanıyorum. Biz bu kişilerle ortak herhangi bir faaliyet yürütmedik.” dediği,
Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Hasan Hüseyin UÇAR benim devrem ve sınıf arkadaşımdır.” dediği,

Şüpheli Önder KOÇ’un Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Gözaltında bulunan şahıslardan Mehmet Ali ÇELEBİ, Eren MUMCU, Yaşar TOZKOPARAN, Noyan ÇALIKUŞU, Hasan Hüseyin UÇAR’ı tanırım.” dediği tespit edilmiştir.
Hamza DEMİR’in Emniyette verdiği ifadede; “Kemal AYDIN isimli şahıs bana yanıma birkaç tane gencin geleceğini söyledi. Bana kahvede olup olmadığımı sordu. Bana gelecek olan bu şahısların benim yanıma geleceklerini, bu şahısları ağırlamamı, onlara ikramda bulunmamı söyledi. Ben de yaklaşık bir ay kadar önce Ankara’da Konur-2 Sokak isimli adreste bulunan Buluş Çay Salonu isimli yerde Kemal AYDIN’ın bahsettiği şahıslar ile görüştüm. Kemal AYDIN isimli şahsın bana yanıma gelecek şahısların ne için geldiklerini, ne hakkında konuşacağımız hakkında bir şey söylemedi. Ben de kendisine bu şahısların neden benim yanıma geldikleri sormadım. Sadece bana bu şahıslarla oturup çay içeceğimi söyleyerek buluştuk. Kahvehaneye benim yanıma gelen şahısların isimlerini bilmiyorum. Şahıslarla kahvede oturup sıradan bir muhabbet ettik. Zaten akşamüzeri olduğu için fazla oturmadık. Bu görüşmemizde şahıslar ile tanıştık. Kendileri bana Harbiye Askeri Okulunda okuduklarını söylediler. Ancak ben şahısların gerçekten burada okuyup okumadıklarını bilmiyorum. Kemal AYDIN isimli şahsın vasıtası ile bu gelen şahıslarla tanıştım. Bu görüşmemizin başka bir amacı yoktur. Benim bu şahıslar ile görüşmemin illegal bir amacı yoktur. Ben sadece Kemal AYDIN’ın misafirleri olduğu için ağırladım. Kemal AYDIN görevini yap derken bana misafirlerini ağırlamam için söylediği bir sözdür. Ben de kendisine görevimi yapıyorum derken misafirlerini ağırladığımı, kendisini mahcup etmediğimi söyledim. Bunun dışında bu şekilde konuşmamızın her hangi bir amacı yoktur. Bana her hangi bir kimse görev vermedi. Benim görevden kastettiğim şahısların ağırlanması konusudur. Bunun dışında her hangi bir amacımız yoktur.” dediği, Cumhuriyet Savcılığındaki ifadesinde de; “Ben daha önce bu suçtan gözaltına alınıp serbest bırakıldıktan sonra iki teğmen arkadaş beni arayıp sordular bir ihtiyacın var mı yardımcı olabileceğimiz bir husus var mı diye sordular. Teğmenlerle de o şekilde tanıştım, teğmenlerin ismi Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU'dur. Bunlarla da normal sohbet etmişizdir.” dediği tespit edilmiştir.
 Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Cumhuriyet Savcılığındaki ifadesinde; Durmuş’un 06.01.2008 günü saat 23.12'de Neriman AYDIN ile yaptıkları telefon görüşmesinde geçen Neriman'ın "Çelebi komutan vardı onu bıraktık E. için yarın Disiplin Kuruluna çıkacak ona bi hazırlık yaptık şöyle savunsun diye. İnşallah yarın öyle savunacak kendini. Geçenki olaydan dolayı savunacak. Ama Kemal amcası onunla konuştu sözlerini aldı. Herşeylerini devam edecek, yani devam, bırakmak yok devam." şeklindeki telefon konuşması sorulduğunda; görüşmede geçen Çelebi komutanın Kara Harp Okulu öğrencisi iken artık teğmen olan Mehmet Ali Çelebi olduğunu, E.’nin de aynı okulda öğrenci olup akraba olduklarını tahmin ettiğini, E’nin okuldaki disiplinsizlik olayı nedeniyle karşı karşıya kaldığı cezaya ilişkin bir konuşma olduğunu, Neriman AYDIN’ın bildiği kadarıyla bu kişilerin babalarıyla aile dostu olduğu için konuyla ilgilenmiş olduğunu, Çelebi’yi Neriman’ların evinde bir sefer gördüğünü beyan ettiği, yine aynı görüşmenin devamındaki, Neriman'ın Durmuş Ali’ye "Ablası ya laylaylomla devlet meseleleri de millet meseleleri laylaylomla  nasıl olacak? Bu tarafta binler yüzlerce çocuk var ve Kemal abini dinlemek için sırada bekliyolar, bir dakika bırakmıyolar ki o Harbiyeli çocuklar yani, yeni çocuklar." şeklindeki telefon konuşması sorulduğunda; Kemal AYDIN’ın Kızılay’dan emekli ve Mehmet Ali ÇELEBİ’nin babası aile dostu olduğunu, Noyan’ın da Çelebi’nin sınıf arkadaşı olduğunu bu nedenle görüşmekte olduklarını, binlerce Harbiyeli’nin kendisi ile görüştüğünü zannetmediğini, görüşmelerin aile dostluklarından geldiğini, bu kişilerle Ankara’ya gidişlerimde görüştüğünü, kendisinin vatan ve millet sevgisi konularındaki fikirlerinden etkilendikleri için Neriman AYDIN’ın onlar için idol olduğumu söylediğini beyan ettiği, 20.03.2008 günü saat 11.11'de Durmuş Ali’nin Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde Durmuş’un "Noyan falan döndü mü abla" dediği, Neriman'ın "Noyan Eğirdir’de amcası Özel Kuvvet. Amcası çok selamları var. Dün de Mehmet Ali ÇELEBİ’nin var selamı. Noyan’ı da Özel Kuvvet seçmelerinde epeyce bir sıkıştırmışlar." dediği, Durmuş’un "İyi çok iyi, yok o çocuk güzel şeyler yapacak." dediğiniz, Neriman'ın "İnşallah sayende amcaları valla sayende, hep sen onlara idol oldun, örnek oldun gıptayla seni izliyorlar." şeklindeki telefon görüşmesi sorulduğunda;  görüşmede geçen Noyan’ın Mehmet Ali Çelebi’nin sınıf arkadaşı olduğunu artık teğmen olduğunu,  Eğridir’deki eğitimlerin zorluklarından bahsettiklerini, o çocuklar kendi kitaplarını okudukları için onu bir idol olarak gördüklerini Neriman Aydın’ın söylediğini beyan ettiği, 19.04.2008 günü saat 09.32'de Durmuş Ali’nin Neriman Aydın ile yaptığı görüşmede Neriman'ın “Akşama seninkiler vardı, Çelebi ile Kemal abin. Dedim Kahraman benden her hafta rapor alıyor dedim bunların durumu nasıl diye. Noyan diyo ki ablası, amcası “Kırmızı Beyaz” okuyorum dağda. Dedim ki ya şu amcanın şimdi gözüne girdin ha, dedim. Eğridir’in dağlarında kitap okuyasın, tamam mesele yok. Valla okuyom Neriman teyze dedi, herkese de okutturuyom dedi." dediği, Durmuş’un "Valla okuyorsa güzel işte tamam valla Noyan yırttı yani şimdilik. Valla benim çocuklara hepsine mecbur koşuyorum ya, en az iki kitap olacak çantasında. İlkinde mırın kırın ettiler, abi yani o şartları biliyosun filan, öyle yok dedim yok yok yok. Sıçtırmayın şartına, vurulduğunuzda yaralı yatacaksınız, kitap okuyacaksınız kitap okuyacaksınız o zaman." dediği şeklindeki telefon konuşmaları sorulduğunda; Neriman’ın ona rapor vermekten bahsetmesindeki kastın Noyan’ın kitap okuyup okumadığını söylemesi olduğunu, çocukların hepsine mecbur koşuyorum derken Mehmetçik dershanelerine gönderdiği kitaplar ve oradaki öğretmenlerden bahsettiğini beyan ettiği anlaşılmıştır.

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda;

Şüpheli Önder KOÇ ile 51 kez görüştüğü, Şüpheli Eren MUMCU ile 441 kez görüştüğü, Şüpheli Neriman AYDIN ile 327 kez görüştüğü, Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile 515 kez görüştüğü, Şüpheli Hatice BAHTİYAR ile 4 kez görüştüğü, Şüpheli Kemal AYDIN ile 201 kez görüştüğü, Şüpheli Hamza DEMİR ile 59 kez görüştüğü, Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU ile 77 kez görüştüğü, Şüpheli Hasan Hüseyin UÇAR ile 6 kez görüştüğü, Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN ile 96 kez görüştüğü tespit edilmiştir.

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Gizli tanık Kıskaç’ın beyanlarında, şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın da aralarında bulunduğu örgütün Kuvayı Milliye uzantısının gizli bir toplantısında genç subaylara örgüt adına rozet takıldığı belirtilmektedir.

Soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Yine soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetlerine sızmaya özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

Bu amaç doğrultusunda hareket eden ve bu amacı gerçekleştirme konusunda Ergenekon Silahlı Terör Örgütütarafından görevlendirildikleri anlaşılan şüpheliler Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun şüpheli Kemal AYDIN’ın emir ve talimatları doğrultusunda hareket ettikleri, Kara Harp Okulunda okuduğu sırada bir şekilde ulaştıkları şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’yi örgüte kazandırdıkları, bu aşamadan sonra da şüpheli Mehmet Ali’nin harp okulunda okuyan diğer öğrencilerin örgüte kazandırılması konusunda kilit bir rol oynadığı, bu amaçla samimi olduğu başta Noyan ÇALIKUŞU olmak üzere soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Eren MUMCU, Önder KOÇ, Hasan Hüseyin UÇAR ve Yaşar TOZKOPARAN’ı bilge bir kişi olarak tanıttığı şüpheli Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile tanıştırdığı, şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun Kara Harp Okulunda Ergenekon Silahlı Terör Örgütübünyesinde meydana getirilen hücre yapılanmasında Mehmet Ali ÇELEBİ’den sonra yer aldığı ve bu şüphelinin yardımcısı konumunda bulunduğu, sonrasında da şüpheliler Kemal ve Neriman AYDIN’ın yönlendirmesiyle şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU ile tanıştırılmasını sağladığı, hafta sonlarında ve her fırsatta arkadaşlarını şüpheli Kemal ve Neriman’ın evine getirdiği, bazen de dışarıda buluşmalarını temin ettiği, gizli yapılan bu toplantılarda başta şüpheli Kemal olmak üzere Neriman ve Durmuş Ali’nin Ergenekon Terör Örgütü’nün propagandasını yaptıkları, şüpheliler Kemal ve Neriman AYDIN’ın bir yandan Genelkurmay Başkanlığı ile ortak hareket ettikleri ve yapılan faaliyetlerden Genelkurmay Başkanlığının haberinin bulunduğu konusunda bir hava oluşturdukları, bir yandan da subay adayı askeri öğrencilerle çok yakından ilgilenip onları etkilemeye ve güven kazanmaya çalıştıkları, yapılan bu çalışmaların sonunda adı geçen Kara Harp Okulu öğrencilerinin örgüte katılmalarının sağlandığı, örgüte bu şekilde dahil olan bu askeri okul öğrencilerinin örgütün amaçları doğrultusunda eğitilmeleri konusunda seminer adı altında sık sık gizli toplantılar yapıldığı, askeri öğrencileri Türkiye Cumhuriyetinin yasama ve yürütme organına karşı askeri okul öğrencilerini kışkırtarak yönlendirdikleri, Mehmet Ali ÇELEBİ tarafından örgüte kazandırılan şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun bundan sonra diğer örgüt mensuplarıyla birlikte örgütün amaçları doğrultusunda aktif olarak faaliyette bulunduğu, örgütün muvazzaf olarak TSK bünyesine katıldıktan sonra da devam eden Harp Okulu içindeki hücre yapılanmasını Mehmet Ali ÇELEBİ’nin şüpheli Noyan Çalıkuşu’nun yardımı, şüpheli Kemal ve Neriman AYDIN’ın emir ve talimatları doğrultusunda yönettiği anlaşılmaktadır.  

Harp Okulu içindeki hücre yapılanmasını örgütün Kara Harp Okulundaki sorumlusu konumundaki Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Noyan ÇALIKUŞU’nun da yardımıyla ve şüpheli Kemal ile Neriman AYDIN’ın emir ve talimatları doğrultusunda yönettiği anlaşılmaktadır.  

  Şüphelilerin Kemal ve Neriman AYDIN’a okudukları okula ve askeri öğrencilere ait istihbari nitelikte bilgi temin ettiği, bu çalışmaları nedeniyle örgütteki üstlerinin takdirini kazandıkları, örneğin şüpheli Neriman AYDIN’ın Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı bir telefon konuşmasında; “Çelebi çok önemli bir bilgi verdi, onu kaleme alacağım. Alıyorum, bir iki sayfa tutacak ablası. Kahramanım, ona sana gönderdiğimiz en son Harbiye ile ilgili şeye ekleyeceğiz, ama çok dehşet bir şey, rezalet yani rezalet. Yani ne sen duy ne de ben söyleyim. Rezalet bir şey, belki de biliyorsunuzdur” şeklinde ifadeler kullandığı, faaliyetlerinin deşifre olmaması için şüphelinin diğer arkadaşları gibi çalışmalarını gizlice yürüttüğü, kendi aralarındaki örgütsel irtibatı sağlamak için sivil kişiler aracılığıyla temin ettikleri isim ve yer kaydı bulunmadığını söyledikleri özel cep telefonu hattı kullandığı, örgüt üyelerinin sızma ve örgütlenme faaliyetlerinin tespit edilmesini önlemek için karşı bir önlem olarak birbirleriyle aralarındaki ilişkileri normal arkadaşlık ve dostluk ilişkisiymiş gibi gösterme çabasına girdiği, askeri okul içinde örgüt faaliyetlerini hücre tipi yapılanma şeklinde sürdürdüğü, oluşan hücre yapılanmasında tüm örgüt üyelerinin birbirlerini tanımadıkları görülmektedir.

 Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun, şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun talimatları doğrultusunda örgüt üyelerini aşama olarak öncelikle komando olma ve daha sonra bu özelliklerinin yardımıyla Özel Kuvvetler Komutanlığına sızma yönündeki teşviklerini yerine getirmek için azami gayret sarf ettiği, kendisinde de oluşan bu bilincin örgüt üyelerinde oluşturulması için azami özen gösterdiği ve kayıtlı konuşmalardan ve şüphelilerin ifadelerinden açıkça anlaşılmaktadır.

Şüphelinin diğer şüphelilerle aralarında geçen konuşmalarda Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerinden olan Yasama ve Yürütme organını cebren ortadan kaldırmanın bir gereği olarak sürekli siyasi konularda yorum ve değerlendirmeler yaptığı, bu bağlamda terör örgütünün kendi görüş ve düşüncelerine aykırı siyasi parti ve görüşlere karşı son derece tahammülsüz, şiddet içerikli konuşmalar yaptığı, demokratik seçimle iktidara gelmiş yürütme organını ve faaliyetlerini sürekli tahkir edip aşağıladığı ve kendisinde oluşturulan ihanet içinde olduğu kabulünden hareketle karşı eylem ve yasadışı girişim arayışında olduğu,  buna bağlı olarak şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile birlikte 30 Ağustos Zafer Bayramında özellikle Cumhurbaşkanı ve/veya Başbakan’a karşı bir eylem planı hazırlığı içinde olduğu, bu çerçevede tören resmigeçidi sırasında resmigeçitte kullanılan tankın/tankların törende bulunan Cumhurbaşkanı ve/veya Başbakan’a karşı vahim bir eylemde kullanmayı düşündüklerini ima ederek konuştuğu telefon konuşmalarıyla tespit edilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün amacına ulaşmak için kullandığı yöntemlerinden biri olduğu bilinen, naylon terör örgütleri kurma, mevcut terör örgütlerine sızma, kontrol altında tutma ve amacı doğrultusunda kullanma faaliyetleri çerçevesinde, yerleşik Yargıtay kararlarıyla 3713 sayılı Yasa kapsamında terör örgütü olarak kabul edilen Hizbuttahrir terör örgütüne  örgütün talimatı doğrultusunda şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun yardımlarıyla Mehmet Ali ÇELEBİ’nin sızdığı, bunun için Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisini muhasebeci olarak tanıtarak tanışmış olduğu taksi şoförü ve aynı zamanda Hizbuttahrir Terör Örgütü üyesi olan Süleyman SOLMAZ ile temas kurdukları, şüpheli Neriman AYDIN’ın ikametinde bulunan  “Hizbuttahrir” yazılı örgütsel doküman ile bunun altındaki, “Süleyman” “Ulus kiler çarşı girişindeki Türkcell telefoncu Rıza arkadaşı” “Keçiören sanatoryum konuşma yerleri” “Her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı” “Aşama aşama hazırlık” “Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var” “Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var” “CD ler kalabalık ortamda izleyin” “Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” şeklinde yazılar bulunan not kağıdının şüpheli Mehmet Ai ÇELEBİ tarafından şüpheli Süleyman SOLMAZ’dan temin edildiği, şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun Mehmet Ali ÇELEBİ ile birlikte katıldığı bir Hizbuttahrir Terör Örgütü toplantısında cep telefonuyla resimler çektiği, böylece şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Süleyman SOLMAZ vasıtasıyla Hizbüttahrir Terör Örgütüne sızmasına katkı sağladığı, bu şekilde elde ettikleri bilgileri üyesi bulunduğu Ergenekon Terör Örgütünde şüpheli Neriman AYDIN başta olmak üzere diğer üyelerine verdiği, şüpheli Kemal AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun yaptıkları görüşmede, Kemal'in "Benim Özel Kuvvetlerim, Hizbuttahrir’in belgelerini falanı filanı topladı yalla…taksici şoförle konuşurken Hizbuttahrirci olduğunu anladı, telefonunu aldı ondan o bizim çiroz…Ondan sonra o Noyan’la birlikte Cumartesi Pazar kayda aldılar resimlerini çektiler adamın” dediği, Durmuş Ali’nin "Mehmet Ali mi becerdi bu işi" dediği, Kemal'in de "He Mehmet Ali, abi ben sana söyliyim o çocuk valla geleceğin genelkurmayı" dediği ve bu şekilde şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nda ve Mehmet Ali ÇELEBİ’den takdirle sözettiği anlaşılmaktadır.

Şüpheli Kemal AYDIN ve kendisine bağlı olarak çalışan Neriman AYDIN tarafından görünüşte Atatürkçü olarak yetiştirildikleri söylenen askeri personel olan şüpheliler gerek dosya içerisinde bulunan telefon konuşmaları, a-mail içerikleri ve alınan ifadelerinde şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve hatta Durmuş Ali ÖZOĞLU hakkında övücü takdir edici ifadeler kulanken, diğer taraftan eğitim gördükleri Kara Harp Okulu eğitim sistemini ve bağlı bulundukları komutanlarını aşağılama derecesinde eleştirmektedirler. Bu tablo karşısında askeri personel olan şüphelilerin kendi komutanlarına değil de ismi geçen şüphelilere ve dolayısıyla da örgüte gönülden bağlı oldukları açıkça anlaşılmaktadır. Bu durumda örgütün TSK’ne sızma konusunda elde ettiği ürkütücü başarıyı gözler önüne sermektedir. 

Örneğin Noyan ÇALIKUŞU ve Eren MUMCU tarafından 20.02.2007 tarihinde şüpheli Neriman AYDIN’a gönderilen bir a-mailde; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”, 

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU tarafından gönderilen diğer bir a-mailde, “sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum”,

Yine şüpheli Noyan ÇALIKUŞU tarafından 26.10.2006 tarihinde Neriman AYDIN isimli şahsa gönderilen a mailde; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde takdir, minnet ve saygı dolu ifadeler kullanırken, öte yandan   “Şu zamana kadar benim örnek alabileceğim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gönderilirken kişiliklerinden çok alaverelerle yaptıkları kariyerleri olmasıdır…her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundaki sistemde değişiklik yapıyor. Dolayısıyla Harbiyeliler neyin doğru neyin yanlış olduğunu değerlendiremiyor. Yaptıklarını da inanarak değil yapmak için yapıyorlar “ biçiminde hakaret derecesine varan eleştirilerde bulunabilmektedirler. 

Yine şüpheli Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen a-mailde; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşaları…” ifadeleri kullanılabilmektedir. Bir taraftan her fırsatta TSK’nin emrinde olduğunu ve esas devlet derken orduyu, başkomutan derken Genelkurmay Başkanını kastettiğini iddia eden şüphelinin diğer taraftan kahraman Türk Ordusunun üst rütbeli subayları hakkında kullandığı akıl almaz ifadeler, örgütün TSK hakkındaki gerçek düşüncesini apaçık ortaya koymaktadır. Tek başına bu ifadeler bile şüpheli Neriman ve Kemal Aydın tarafından örgüte kazandırılan askeri personel olan şüphelilerin örgütle ilişkilerini çözebilmek ve örgütün TSK üzerindeki emellerini anlayabilmek adına oldukça anlamlıdır.
Açıklanan tüm bilgi ve belgeler ile bütün soruşturma işlemlerinden şüpheli Noyan Çalıkuşu’nun; şüpheliler şüpheli Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Mehmet Ali ÇELEBİ’nin yönlendirme, emir ve talimatlarıyla Ergenekon Terör Örgütünün Türk Silahlı Kuvvetleri içine sızma faaliyetleri kapsamında Kara Harp okulu içinde hücre şeklinde oluşturulmuş örgütsel bir yapılanma meydana getirdiği ve bu yapılanmayı okuldan mezun olduktan sonra da muvazzaf bir subay olarak görev yapmaya başladığı TSK içinde de devam ettirdiği, şüpheli Eren MUMCU ile Noyan ÇALIKUŞU’nun yaptıkları bir konuşmada “zaten yeminlerimizi de bugünler için yaptık” sözünden de anlaşıldığı üzere örgüt içindeki bu hücre yapılanması üyelerinin çok gizli ve yeminli bir bağlılık ilişkisi içerisinde oldukları, örgüt üyelerinin birbirlerine devamlı olarak Yürütme organına, Başbakana ve Anayasa gereği Başkomutanları olan Cumhurbaşkanına karşı bilinçli bir şekilde kışkırtıkları ve yürütme organının silahlı bir müdahale ile ortadan kaldırılması gerektiği hususunda sürekli propaganda yaptığı, bir suç işleme kararı kapsamında kişilerin siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçunu da işlediği   anlaşılmakla,

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun üzerine atılı ERGENEKON terör örgütünün   üyesi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/2,135/1-2,43 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.        

46-Şüpheli Eren MUMCU

a-Savunmaları

Savcılık beyanı: 

İzmir Maltepe Askeri Lisesinde ve Kara Harp Okulunda okuduğunu daha sonra Tuzla Piyade Okulunu bitirip Hakkari’ye tayin olduğunu, şüphelilerden Kemal AYDIN, Neriman AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU, Mehmet Ali ÇELEBİ, Noyan ÇALIKUŞU, Hasan Hüseyin UÇAR, Önder KOÇ ve Yaşar TOZKOPARAN’ı tanıdığını diğerlerini tanımadığını, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüdokümanı ve Türk Silahlı Kuvvetleri içindeki yapılanması hakkında bilgisi olmadığını, Kemal AYDIN ile Ankara’da Buluş Kıraathanesinde Noyan ÇALIKUŞU ile otururken tanıştıklarını, Neriman AYDIN’ın onun kardeşi olduğunu, bir defa evlerine gündüz vakti yemeğe gittiklerini, bir daha telefonda bayram ve kandillerde görüştüğünü, Ali Bey diye kitap fuarında tanıştığı kişinin Durmuş Ali ÖZOĞLU olabileceğini simaen tanıdığını konuşmadıklarını, Kuvayı Milliye Derneğini haberlerden duyduğunu Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun irtibatını bilmediğini, Kemal ve Neriman AYDIN’ın evine bir kez gittiğinde güncel konulardan bahsettiklerini, Neriman AYDIN’ın evinde ele geçirilip Neriman’ın evlerine gelip giden askeri öğrencilere ait olduğunu içeriğini bilmediğini beyan ettiği listeyi bilmediğini ve kendisinin hazırlamadığını, Neriman AYDIN’a “teyze” demesinin kendisinden yaşlı olmasından kaynaklandığını, Kemal ve Neriman AYDIN’a herkese söylediği kura yeri gibi genel konular dışında bir bilgi vermediğini, normalde hafta sonları Ankara’ya kız arkadaşının yanına gittiğini, hafta sonu hatırlayamadığı bir görev olduğundan gitmemiş olabileceğini, kuradan sonraki iki haftalık mehil izninde bir haftalığına Ankara’da kursta olacağı için Kemal’in bir hafta boyunca görüşebileceklerini söylediğini, Kemal AYDIN’la 2-3 defa Buluş Kıraathanesinde görüştüklerini sohbet ettiklerini, organik bir bağı olmadığını kendisini herhangi bir konuda yönlendirmediğini, Noyan ÇALIKUŞU’nun Neriman’ın evinde arama yapılırken not defterlerinin güvende olduğunu söylemesinin nedenini ve Kemal AYDIN’ın evine gelen jandarma astsubay meselesini bilmediğini, Noyan’ı rahatlatmak için “Değerli, çok değerli birine gittiğini ondan bilgi alıp Noyan’a getireceğini” söylediğini aslında öyle birinin ve ondan alacağı bir bilginin olmadığını, rehabilitasyon kelimesini Noyan’ı rahatlatmak için söylediğini, görüşmesinde geçen “şey de var, diğer paşamızın da şeyi var işte avukatlık mavukatlık muhabbeti var ya” şeklindeki konuşmasında söz ettiği paşaların Şener Eruygur ve Hurşit Tolon Paşalar olduğunu ve avukatları olduğu kendilerini savunabileceklerini düşündüğü için öyle söylediğini, Kemal ve Neriman AYDIN’ın ne tür bağlantılar içinde olduğunu bilmediğini, görüşmesinde geçen Köksal doktor diye birinin olmadığını bunu da yine Noyan’ı rahatlatmak için söylediğini,  Noyan’ın konuşmasında “ bizim tayfa” diye sözettiği şahısların kimler olduğunu bilmediğini kendi okul arkadaşları olabileceğini, telefon fihristinde adı geçen Hamza DEMİR adlı şahsı tanımadığını bu ismi telefonuna Noyan’ın kaydetmiş olabileceğini, Noyan’ın “Haricilerin yanında mı” diye sorduğu haricilerin sivil elbiseler olduğunu, “Yeminlerimizi bu günler için yaptık” derken neyi kastettiğini bilmediğini, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin telefonla görüşmekten çekinmesine neyin neden olduğunu ve neden yan yana gelince konuşmayı tercih ettiğini bilmediğini, telefon görüşmesinde Noyan ÇALIKUŞU’na Ergenekon Silahlı Terör Örgütüile ilgili gündemdeki gelişmeleri o zaman görevde olduğundan görsel ve yazılı basını takip edemediği için sorduğunu, yine Noyan’ın “Yargıtay satışı koydu” derken neyi kastettiğini bilmediğini belki Yargıtay’ın bu konuyla ilgili bir kararı olabileceğini, Kemal AYDIN’ı tanıdığı ve tanıdığı kadarıyla böyle bir suçu işlemiş olabileceğini düşünmediği için mahkemelerini takip ettiğini, cep telefonu fihristinde adı ve telefon numarası geçen Ercüment Ovalı adlı şahısla tanışmadığını kız kardeşinin rahatsızlığı nedeniyle Noyan’ın Kemal Bey vasıtasıyla bu doktorun numarasını verdiğini ancak rahatsızlığı başka türlü hallettikleri için aramaya gerek kalmadığını, Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile örgütsel bir irtibatı olmadığını sadece aile dostu ve yaşlı insanlar olması nedeniyle Noyan ÇALIKUŞU sayesinde tanıdığını, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin abisinin derin devlet ile ilgili kendisini uyardığından görüşmesinden haberdar olmadığını beyan etmiştir. 

Sorgu beyanı:

Suçlamayı kabul etmediğini, Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile Noyan vasıtasıyla 2006 yılının sonunda Buluş Kıraathanesinde tanıştığını, orada tarihten sohbetler yaptığını kendilerinin de dinlediğini, daha sonra tarihe çok meraklı olduğu için Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN’ın evine iki kez gittiğini, birinci kez Noyan ile birlikte gidip yemek yediklerini, ikincisinde de teyze oğlu ile birlikte gittiklerini, her iki gidişlerinde de Kemal AYDIN ile sohbet etme imkânı olmadığını, şüphelilerden Noyan ÇALIKUŞU, Mehmet Ali ÇELEBİ, Hasan Hüseyin UÇAR, Önder KOÇ ve Yaşar TOZKOPARAN’ı tanıdığını diğer şüphelileri tanımadığını, Doğu PERİNÇEK’i internetteki bilgilerden tanıdığını, Kuddisi OKKIR’ı tanımadığını, bu şahıslarda ele geçirilen dokümanlardaki Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetlerinde yapılanma faaliyetleri ile ilgili bilgisi olmadığını, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu tanımadığını, Noyan ile bir kitap fuarına gittiklerinde orada Ali Bey diye biri ile tanıştıklarını, bu şahsın Durmuş Ali ÖZOĞLU olup olmadığını bilmediğini, Merkezi Kadıköy’de bulunan Kuvayı Milliye Derneği ile bir ilgisi olmadığını, Neriman AYDIN, Kemal AYDIN, Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU ile yapmış olduğu telefon görüşmelerinin doğru olduğunu, Mehmet Ali ÇELEBİ, Noyan ÇALIKUŞU, Önder KOÇ, Hasan Hüseyin UÇAR ile devre arkadaşı olduklarını Hamza DEMİR i tanımadığını, Noyan veya Kemal AYDIN’ın onun numarasını kendisine vermiş olabileceğini, Ergenekon Silahlı Terör ÖrgütüTerör Örgütü ile uzaktan yakından bir ilgisi olmadığını beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar: 

Diğer Şüphelilerde ele geçen dokümanlar:

 Şüpheli Neriman AYDIN’ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan aramada ele geçirilen dokümanların yapılan incelemesinde;

-(3) adet yazar ismi olmayan kitaplar incelendiğinde, “HİZB-UT TAHRİR TERÖR ÖRGÜTÜ ile ilgili yayınlanan kitaplar”  örgütsel dokümanlar olduğu,  


-(1) adet not kağıdı üzerinde; “*Özgür Ş… (12.Bölük) Bölüğe III. Sınıfta katıldığında 117 puanı varmış, Jandarma Özel Harekat olmak istiyormuş. Takım Komutanı Üstgm. …… seni bu okuldan atacağım ifadesini kullamış, -40 puanla Nisan ayında atılmış” “Nusret M… (4 üncü bölük) 2006-2007 eğitim-öğretim yılında kasıtlı olarak disiplin puanı düşürülmüş” “*Necdet Y…(19. bölük) Babası Cumhuriyet gazetesinde yazılar yazmış, 19 uncu bölükse (Ali Ç…)
bu yılbaşından itibaren disiplin puanı düşürülmeye başlanmış” “Aykut Ö…(19. bölük)” “+Atılanlar” yazdığı, arka kısmında ise “*Emrah E… Disiplin puanı -30, kredisi 3.400, asker olmak subay olmak isteyen bir Harbiyeli, kısaca hayata askerlikle tutunduğu ifade ediyor, 9 uncu Bölük” “*Önay M.. Kredisi 3.500 civarında, Beden eğitimi ve spordan askeri eğitim sınavlarından sorunu yok, Harp okulunu kaldıramayacak biri değil. 9 uncu Bölük” “*Kur. Yzb. ….’in bölüğündeki 2006-2007 eğitim-öğretim yılında birinci sınıf kısmı, yıla 29 mevcutla başlamış, şu anda söz konusu kısmın mevcudu 20’dir. Yukarıda ismi geçen Emrah E… ve Onay M.. da aynı bölüktedir” “*Barışcan Ş…, Erdem G…(9. bölük), Baha C… (15. bölük), Bayram Burak G… (gönderilen)” yazan doküman olduğu, 


-(1) adet not kağıdı üzerinde, “Hizbut Tahrir –Süleyman, -ulus kiler karşısı girişindeki Türksel Telefoncu Rıza arkadaşı, Keçiören senatoryum konuşma yeri, her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı, aşama aşama hazırlık, “Senin bu kitaba geçmen için 6 ayın var” “Bu iş için hiçbirşey talep etmeyen hocalarımız var” CDler kalabalık ortamda izleyin” Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazan doküman olduğu, 


-(1) sayfa, 25.12.2007 22:33 gönderi tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Neriman AYDIN’ a gönderdiği mail de; Neriman teyze bunun üzerine ayrılma dilekçesi vermiş babası sanırım iptal ettirmiş belli değil. Emre’nin bölük komutanı ile Emre komutanım bana “seslerini yükselttiler saygısızlık yaptılar alt sınıflarım” demiş, Bölük komutanı “bu normal sen de bana yükseltebilirsin”  diye karşılık vermiş. Yani göndermeyi kafalarına koymuşlar. Bir bölük komutanı böyle saçma konuşamaz tabi maksatlı değilse. Savunmasına şikayet edenlerin yalanlarını ispatlayacak şeyler yazması kar etmemiş Emre’nin” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 09.08.2006 11.59 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Zübeyde A.’e gönderdiği mailde, ülkeyi yönetenlerin Türk olmadığından bahsederek tehlikeden Türk milletini haberdar edilmesi gerektiğinden bahsettikten sonra “… önderimiz konumundaki insan Kemal AYDIN bey her an bizlere şunu söylemektedir…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


 -(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile askeri öğrenci oldukları değerlendirilen (23) kişinin sabit ve cep telefonlarının yazılı bulunduğu ve sonunda denize gidenler İ. G.G., B.D. yazılı doküman olduğu, 


“emreçelebi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Harbiye ruhunu Harbıyede gecırdıgım 4 yıl boyunca goremedım ..”“Harbıyelılerın MUSTAFA KEMAL'den sonra örnek alabilecek en yakın unsuru bence bölük komutanının davranışlarıdır. Şu zamana kadar benım ornek alabilecegim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gonderılırken kısılıklerınden cok alaverelerle yaptıkları karıyerlerı olmasıdır..” “Her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundakı sıstemde degıssıklık yapıyor. Dolayısıyla Harbıyelıler neyın dogru neyın yanlıs oldugunu degerlendıremıyor. Yaptıklarınıda inanarak degıl yapmak için yapıyorlar.” şeklinde beyanlarının yer aldığı, 

“mali.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “…Hepimiz Kemaliz Hepimiz Türküz yürüyüş kararı izne tabidir. Normal olan Türk diline saygı neredeyse takdir konusu halini almıştır. Üst rütbedeki birçok komutan Atatürk adını ağzına almamaktadırlar… Askeri eğitim birçoğu kalıplaşmış, zamanı geçmiş, günümüzün ihtiyaçlarından uzak programlardan oluşmakta ayrılan zaman verimli geçmemektedir... Harbiyede korku kültürü lider yetiştiremez, liderliğini ispat etmiş çok yönlü komutanlar Harbiyede bulunmalıdır…   Taburumuzdaki kimi kurmay subayımız ise bizlerin onur ve şerefini ufacık bile olsun düşünmeyerek bizlere karşı hakaret dolu sözler sarf edebilmekte Harbiyelileri geliştirmektense kendi bireysel çıkarları için her türlü fedakarlığı yapmakta olup Harbiyelilere sürekli onur kırıcı cezalar vermektedir... Verilen konferanslara harbiyelilerin ilgisi! Videoda nettir. Bunda yoğun programlarda savrulmalarının da etkisi vardır.” İfadelerinin bulunduğu,

 “konferansta uyuyan harbiyeliler.DAT” isimli video dosyası içerisinde; Harp Okulu öğrencilerinin konferanslarda uyurken çekilen görüntülerin bulunduğu, görüntü kaydının “mali.doc” isimli belgede Kara Harp Okulunun eğitim sistemi hakkında ileri sürülen iddiaları doğrulamak için çekildiği, 

“NER 2 1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı,  söz konusu belgede;
-Neriman AYDIN adıyla 19.08.2003 tarihli Bilgi notu başlıklı alt kısmında “paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu” ifadesi yer alan notta; “Bu, Türk Milleti ile Türk Ordusunun 65 yıl aradan sonra ilk buluşması,  Türk Tarihinin bu anlardan hoş bir gülümseme ile bahsedeceği inancındayım. Sanırım daha önce ne Siz Türk Silahlı Kuvvetleri ne de Biz Türk Milleti hazırdık…   Benim Ülkemde  toplumun hemen her kesiminden kendisine hizmet eden, kendisine  mensup olduğu ülkesinden daha bağlı insan yetiştiren ABD’ye ve AB ülkelerine karşı; Siz asli unsur Türk Soyunu ülkemiz için, devletimiz için  ayakta ve hayatta tutmayı başaramadınız.  Değerli Büyüğüm, Biz 65 yıldır  Sizi bekliyoruz....  Ama ortada yoksunuz...    Yolumuz ölmek ve öldürmek ihtimalleriyle doludur.  Bu tehlikeyi Biz göze aldık, Siz de alıyorsanız başlayalım deriz… Değerli büyüğüm Türk Milleti gerçekleri ve gerçek olmayanları bilmektedir. Farklı düşünüyorsanız bu düşüncenizden vazgeçmenizi tavsiye ederiz. 150 likler listeleri hazırlayan Türk Milleti, 150 binlikler, 15 milyonluklar listeleri de hazırlayabilecek idrak ve şuurdadır” Şeklinde beyanların yer aldığı, 


-Neriman AYDIN adıyla 18.03.2004 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…geçen hafta sonu Jandarma Genel Komutanlığın’da Paşa’nın emriyle bir toplantıya çağrıldım... konuşulan ve paylaşılan konuları ancak karşılaştığımızda Size aktarabilirim.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli Tümgeneral Sabri D. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna 85 yıl önce biçilen sömürge gömleğini 1923- 10 Kasım 1938  den beri 66 yıldır yeniden ısrarla giydirmeye çalışan emperyalistler ve işbirlikçilerine gerekli dersi bir kez daha olmak üzere yine Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Ulusu birlikteliği vereceğine inancımız tamdır. Gizli Öncülüğünüz kaçınılmazdır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

“NER-AY 7.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 169 sayfadan ibaret olduğu,

07 NOLU CD içerisinde;  “Bel1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs.temin edilen belgelerin yer aldığı 130 sayfadan ibaret belgenin olduğu,

-Neriman AYDIN tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşalar  alt rütbedeki  Atatürk neferi subaylar tarafından saf dışı bırakılırsa emperyalist halim ne olur diye tereddüt ettiğinden Türkiye'ye vurmayı geciktirmişlerdir... Yoksa Türk Milletini sindirmeyi çoktan başarmışlardır... hem de Atatürk'e sövdürerek…İ stanbul'dan misafirlerimiz vardı, Şifre Çözüldü Kitabının yazarı Ali ÖZOĞLU Bey...  Sabahladık... ama ne sohbet Teyzesi... 10 gün öncede Kemal Amcan Karadeniz de özel bir TV kanalında 1 saat konuştu, yalnız o konuştuktan sonra programı yayından kaldırdılar, bütün Karadeniz ayakta...” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 20.02.2007 tarihinde Neriman AYDIN isimli şahsa gönderilen e postada; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır… Türk Yurdu içerisinde, oluşturulmak istenen "etnik ekalliyet" kümeleri, büyük bir ihanetin pençesindedir ve Sevr Antlaşması'nın önümüzdeki günlerde önümüze konulması ile, büyük bir oyunun parçaları olmaktan geri kalamayacaklardır… Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”  şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN tarafından 20.02.2007 tarihinde yazılan yazı içeriğinde; 

Merhaba Harbiyeli,
Mensubu olmakla iftihar ettiğimiz yüce Türk Milletinin, muhteşem inkılabının üzerinde yükselen eseri Türkiye Cumhuriyeti’nin sivildeki nöbetçileri olmakla uğrunda ölüme hazır olduğumuz büyük Komutan Ebedi Önderimiz Mustafa Kemal ülküsünün uygulayıcıları olarak;   biz de bu genç Harbiyelinin onun şahsında tüm Harbiyelilerin gözlerinde öpüyoruz.

Can, beden, namus, mal ve mülk, hürriyet ve bağımsızlığımızın Varlığınız ile sağlandığının bilincinde Yüce Türk Milletinin evlatları olarak  Türk Ordusunun genç Harbiyelilerinin huzurlarında saygıyla eğiliyoruz, varlığınızın kıyamete dek devamı için,  Yüce Tanrıya dua ve niyazda bulunuyor, sevgilerimizi gönderiyoruz.

Harbiyeli, edindiğiniz bilgilerin, okuduğunuz kitapların en başına 10 Kasım 1938 saat 09:06 koymayı unutmayınız.

Bunu yaparsanız ulaştığınız bilgileri hep ve her zaman doğru değerlendirmek imkanına ve ufkuna sahip olacaksınız.

Çok yoğun çalıştığınızı, düşünce olarak çok yorulduğunu biliyoruz, ama öyle hayırlı düşünceler, eylemler ve hizmetler içerisindesiniz ki, yorgunluklarınızın karşılığı ödüller Tanrı katından üzerinize yağacaktır.  

Böylesine hayırlı eylemlerin sahipleri olarak da zamanınızın bereketli olduğunu her zaman hissedeceksiniz. 

Bunda hep Mustafa Kemal’i örnek alınız canım teyzesi.   Büyük Taarruz öncesi Kocatepe’de çadırında dinlenmeye çekildiği saatlerde, kendisine bilgi ulaştırması gereken komutan çekinerek çadıra girdiğinde Mustafa Kemal’in kitap okuduğunu görür. Saat sabaha karşı 03:00

-Komutanım siz uyumadınız mı ?

-Hayır, kitap okuyorum..

-Bu saatte ne kitabı komutanım, ne okuyorsunuz ?

-İslam Tarihi okuyorum..

10 Kasım 1938 saat 09:06 dedik ya sevgili Harbiyeli, sizlerin de artık öğrenmeye başladığınız gerçekler Vatanımızın, Devletimizin, Ordumuzun, Mustafa Kemal’in ve Kemalizm’in, Bayrağımızın, Milletimizin, Bağımsızlığımızın ve Hürriyetimizin aleyhine tüm ihanet eylemleri işte o gün başlatıldı.

Mustafa Kemal’in Dolmabahçe’deki cenaze merasimine katılmayan, naşının 11 yıl  etnografya Müzesinde kalmasına sebep olan, vasiyetinin aksine Çankaya yerine anıtkabire gömülen,  Anıtkabire naklinde yine merasimde bulunmayan, Mustafa Kemal  aramızdan ayrılır ayrılmaz paraların pulların üzerine kendi resmini bastıran, Mustafa Kemal’in kendi emriyle Milli Eğitimde okutulması zorunlu kitaplarını müfredatdan kaldıran, Mustafa Kemal ismini yasaklayan,  Amerika ‘dan 45 kişilik bir yabancı komisyona Milli eğitim programlarını  teslim eden ( bu komisyon halen görevdedir) , laikliği dinsizlik gibi halka propaganda ederek halkımızda düşmanlık yaratırken Mustafa Kemal’i dinsiz yapan, en önemlisi Mustafa Kemal’in  huzurundan kovup yasakladığı Mason localarını açan  ve Yahudilerle o gün gizli anlaşmalar yapan alçağın başlattığı ihanetin günümüzde geldiği boyuttur okuduklarınız. 

Eserdekilerin tamamı gerçektir Harbiyeli. 

Gerçek ve doğru,  ihanetin sahipleri imzaladı ve uyguluyorlar, Mustafa Kemal’in emrinde sizler de imzanızı geri çeker, yürürlükten kaldırırısınız. Tabii ki günü ve zamanı geldiğinde. 

Unutmayınız Harbiyeli, alçaklığın sınırı yoktur. Yukarıda saydığımız ihanetin sahipleri daha Cumhuriyet 3 yaşındayken 1926 da Mustafa Kemal’i İzmir’de öldürmeye kalkışmışlar ve tamamı İstiklal Mahkemelerinde yargılanmışlardır.

Yurt dışından mahkemeye gelmeyen arkadaşları da vardır, örneğin 10 yıla mahkum edilen Rauf Orbay gibi… Rauf Orbay’ın Mondros Mütarekesini imzalayan Osmanlı Devletinin Deniz Amirali olduğunu bilmelisiniz.  Türkiye’yi işgal ettiren, ecnebi müdahalesine zemin hazırlayan bu anlaşma için başarılı bir anlaşma yaptık diyebilmiştir. 

Mustafa Kemal aramızdan ayrıldıktan sonra Avusturya’dan  Türkiye’ye dönmüşlerdir.

Mustafa Kemal’in huzurundan kovduğu, derneklerini kapattığı mason localarını açan adamın o günkü eyleminin sonucudur okuduklarınız.  Aynen doğrudur Teyzesi.

Tahrif edilmiş Tevrat ve İncil üzerine el basarak mason localarına bağlı olup onların hizmetkarı iken sözde Kemalist olmak değil,

Kuran-ı Kerim üzerine el basarak Kemalist olmak Türk Milleti için kabuldür. (Mustafa Kemal yaşarken Harbiye Mezunları mezuniyet törenlerinde Kuran üzerine el basarak yemin ediyorlardı bunu biliyor muydunuz, canım teyzesi ? )  

Okuduğunuz anlaşmaları yapanların tamamı bu Türk düşmanı, Mustafa Kemal Düşmanı, Allah Düşmanı, Hz Peygamber düşmanı ecnebi hizmetkarlarıdır sevgili Harbiyeli.   

Sevgili Harbiyeli,  vatanımıza milletimize devletimize Kemalizm’e ait her ayrıntıyı bilmeniz yarın komuta edeceğiniz alaylarda birliklerde tümenlerde tugaylarda ordularda sizi farklı kılacak olan bilgi hazineleriniz  olacaktır. 

Gerçekleri öğrenmekten çekinmeyiniz, canım teyzesi. Yüreğinizi yaksa da, içinizi eritse de.  Yazılanlar doğrudur, 

Mustafa Kemal yaşasaydı İsrail Devleti kurulamayacaktı…  “Filistin’e el sürülemez…” diye başlayan nutkunu okumadınızsa ben size göndereyim… “ Kudüs Filistin Türk Toprağı olarak hürriyet ve güven içerisinde yaşamaya devam edecekti.  Selanik de Musul Kerkük de Telafer de hatta Bağdat da Türk şehirleri olarak yaşamına devam edecekti. Tüm Irak Halkı stratejik düşmanımızın tecavüzünden katliamından uzak olacaktı. 

Türk Ordusunun dünyanın en etkin ordusu olduğu bilinmektedir, Türk Ordusu zaferleri göz kamaştıran, çağları alt üst eden büyük Dahinin eseridir.   

Türk Ordusu mensuplarının sadece Kemalist olarak yetişmeleri başlıca dileğimizdir, arzumuzdur. Sadece Mustafa Kemal’den emir alan komutanlardan subaylardan erlerden oluşması en büyük dileğimiz ve talebimizdir. 

Sevgili Harbiyeli, yüzbaşı rütbesi taşıyan Mustafa Kemal Selanik’de  daha  25-26 yaşında iken bakınız neler söylemiş masonlar için: “BEN BİR TÜRKÜM, ÜLKEMİN VE İNSANLARIMIN BU LEŞ KARGALARI TARAFINDAN YAĞMALANMASINA VE TECAVÜZE UĞRATILMASINA  İZİN VERMEYECEĞİM.”  
Harbiyeli, sizlerle paylaşacak tarihi gerçekler öylesine fazla ki, ancak hepsini bilmeniz gerekiyor, bu nedenle hayatınız çok yoğun olacak ama milletimizin devletiyle birlikte ebediyete kadar vatanımızdaki hür ve bağımsız kalmasının tek teminatı olduğunuzu bilmelisiniz. 

Teyzen her zaman emrinizdedir asla unutmayınız,  bizler bilgileri sizin için edindik, sizlere aktarmak için edindik, Türk Milletiyle paylaşmak için edindik. 

Milletimizin geleceğini kurtarmak için edindik.. Devletimizin  ebediyete kadar sahibi olmak için edindik..

Dost ve düşman tanımı ile ilgili geçmişi, günümüzü ve geleceği anlatan, hatta büyük ders niteliğindeki şu konuşmayı hiç unutmamak üzere hatta yarın emrinizdekilerle paylaşmak üzere bilgileriniz arasına katmanızı istiyoruz Harbiyeli.

1933 yılında Ankara Erkek Lisesinde, sınava giren çocuklardan biri sorulan soruya şöyle karşılık vermişti.

-Fransa ile olan geleneksel dostluğumuz…

-Atatürk, derhal sözü keserek sormuştu:  -Hangi geleneksel dostluk, bu da nereden çıktı, kim söyledi bunu ?

O zaman coğrafya öğretmeni ayağa kalkarak –“Ben söyledim Paşam “ diyerek onun hiddetini azaltmaya çalışmıştı.

Bana dönüp “Sen söyle tarih hocası” deyince, hemen ayağa kalkarak cevap vermiştim.

-Paşam, ortada bir geleneksel dostluk yoktur. Yalnız ortak hareketlere Fransız yazarları geleneksel dostluk niteliğini vermişlerdir. Örneğin Kırım Savaşında olduğu gibi…

-Aferin, bu gerçekten böyledir. Acınarak söylüyorum Türk’ün geleneksel dostu yoktur.  Çıkarlar (menfaatler-faydalar) ortak olunca Avrupalılar buna hemen “geleneksel dostluk” ismini vermişlerdir.” Demişti.  (Kemal Arıburnu’ nun anılarından) 

Canım Teyzesi, 1934 yılında Danimarka’ya uçak satan bir Ordunun mensubusunuz. Uçak fabrikasını kapatan işte okuduğunuz anlaşmaları imzalayan hainlerdir. Haine hain demekten korkmayınız. Çünkü ihanetin tanımı açıktır. Türk Milleti, Türk vatanı, Türkiye Cumhuriyeti, Mustafa Kemal, Türk Ordusu Türk Bayrağı aleyhine  ve tabii ki Allah’a ve Hz Muhammed’e muhalif söylem ve eylemlerin sahiplerine hain denir. 

Vahdettin’in hainliği ile 10 kasım 1938 den günümüze hainlerin hiç farkı yok. Üzücü ama gerçek. 

Düşmana düşman demekten korkmayınız. NUTUK bu konuda size yol göstermektedir, ışık saçmaktadır. 

Allah’ın düşmanım dediklerine ise hiç kimse dostum stratejik dostum batılı dostum avrupalı dostum alman dostum İngiliz dostum Fransız dostum yahudi hiristiyan dostum diyemez. Derse kafirdir… Bugün yaşadığınız gibi. Allah’ı ve uğruna evrenin yaratıldığı insanlığın yaratıldığı sevgili Peygamberimizi da bilmekten geri kalmayınız sevgili Harbiyeli.  

Türk Ordusuna imansız inançsız diyerek suçlayanların yüzünüze bakacak yüzleri olmasın vatanımızda. 

Canım Teyzesi, sizleri sevgi ile kucaklıyoruz. Bilgilerimiz sizin içindir… Aklınıza takılan her şeyi sorabilirsiniz. Çekinmek yok… 

Vatan sevgisi imandandır buyuruyor sevgili Peygamberimiz. Hainlerin vatanı yok teyzesi… ne imanları ne de vatanları… imanı ve vatanı olmayanın devleti de olmaz… Onların namuslarının üzerinden her ecnebi geçebilir, bunda sakınca görmezler. Onlar aşağı varlıklardır…

İsrail ile en çok anlaşmayı yapan da yine bunların iktidarlarıdır. Bunlar yaptıysa diğerleri iptal etseydi madem… Ama olur mu ? Onlar da ihanette yarış halindeler Teyzesi…

Sizi sevgili ile kucaklıyoruz…  Tekrarlıyoruz okumaya vaktiniz olmayabilir, öğrencisiniz, her zaman her konuyu sorabilirsiniz ….

Eren’e de ayrıca sevgilerimizi gönderiyoruz… Sizleri özledik… Yüce Yaradan yardımcımız ve koruyucumuz olsun..

Türk Milleti hep yanınızda olacaktır… Büyüğümüz Kemal amcanızın çok selamlarını iletiyorum ikinize de … ibarelerinin yer aldığı görülmüştür.

-Neriman AYDIN tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada;

Merhaba Teyzesi,

Büyüğümüzle görüştüm pazar günü müsait sizlerle görüşecek, aklınıza takılan, sizi rahatsız eden tespitleriniz, sorularınız varsa yazmayı unutmayınız...

Bilgilenmek istediğiniz her konuyu da ayrıca not ederseniz, sizler için hepimiz için çok daha faydalı olacaktır.

Yazınızı okuduk, ilminize, feyzinize, yüksek Türklük düşüncenize, bedeninize sağlık..  ancak ölmek yok,  ölümü anlamlı kılmaktır görevimiz..

biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..

Ereni ve seni sevgi ile kucaklıyoruz teyzesi...  Ortak kaleme aldığınız yazınıza ayrıntılı bilgi yazacağım, sadece Mustafa Kemal neferleri  Harbiyeliler, göz bebeklerimiz, canlarımız için... Her şeye gücü yeten, sonsuz güç ve kudretin sahibi Yüce Tanrı, Türk'ün Tanrısı yardımcımızdır, sizleri bu yüce güce emanet ediyoruz. 

O'nun varlığından şek ve şüphe etmiyoruz, her an biliyor ve farkındayız ki ona imanımız tamdır.   

Büyüğümüz Kemal AYDIN bey adına teyzeniz olarak  sevgilerimizi gönderiyoruz ...  

Ne mutlu Türk Milletine böyle güzel evlatları var, ne mutlu ecdadımıza böyle fedakar evlatları var, ne mutlu Mustafa Kemal'e  onun için canlarını vermeye hazır neferleri var,  ne mutlu Türk Ordusuna cesaret, liyakat , feragat timsali subayları var,  Şükürler olsun Yüce Tanrı'ya böyle yüksek karakterli, tam iman sahibi Türk Milleti ve Türk askeri  Türk Komutanları var...

Harbiyeli var, ne mutlu Harbiyeli olabilene...

Sevgimiz sizleredir” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN tarafından 28.02.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada;

Merhaba teyzesi, üzülerek ifade edelim ki şu ana kadar ihtilallerin gerekçeleri, ihtilali hazırlayan sebepleri ve neticelerini sağlıklı bir şekilde açıklayan bir eser yazılmadı. Yazılanların tamamı taraflı, kendisine sağ tarafta yer bulanlar kendi lehlerine ya da aleyhlerine olanları, kendisine sol tarafta yer bulanlar kendi lehlerine ya da aleyhlerine olanları yazmaktalar.

Bildiğiniz üzere sağ ve sol yön tayinindeki fiziki zemindir. Ama ecnebi emperyalist güçler milletlerin siyasi  düşünce yapısında öyle etkin vuruşlar yapıyorlar ki, aynı milletin evlatları birbirlerini bu yüzden öldürebiliyorlar. 

Ne korkunç bir tuzak öyle değil mi ?   

Her iki görüş de dahil, tarafsız olanlar dahi böyle bir eseri yazmaya henüz cesaret edemedi, çünkü Türk Ordusunun kayıtlarına belgelerine başvuru yapılması mutlak zorunluluktur. Çünkü İhtilal Türk Silahlı Kuvvetleri adıyla ve eylemiyle gerçekleştiği için bu belgelere başvurmak esastır diye düşünüyoruz.

Aslında böyle bir çalışma yapılsa TSK' ne yönelen ecnebi emperyalist destekli düşmanlık ortaya çıkacak, Türk Milleti de layıkıyla bilgilenecek.

TSK nin gerekçeleri ve haklı sebepleri ile halkın gerçekleri ya da halkın nasıl önce taraftar sonra düşman yapılmasındaki tuzaklarda nasıl kullanıldığı ortaya çıkacak. 

Sevgili Selda, bu konuda ihtilalleri yaşayan canlı tanıklara başvurmak kalıyor bizlere, ancak yaşayanlardan dinleyeceklerimiz ve onların işaret edeceği araştırma eserlerle bilgilerimizi tamamlayabiliriz.  

Teyzesi, sizlerin okuyabileceği eserler yine de var, onların sizlere en çok fayda edeceklerinin isimlerini küçük bir araştırma ile yazalım size...

Doğru bir karar, ihtilalleri her Türk evladı bilmeli, öğrenmeli.. Gerçekte, sizlerin yaşlarındakilerin merak etmediği konular ve tarihi olaylardır bunlar.

Es basit en yalın en sade olanları seçmeye özen gösterelim, çünkü kafa karıştırmak için bu konuda yazılan pek çok eser de mevcuttur. 

Örneğin insanlar hala Deniz gezmişin neden asıldığını bilmezler ve TSK ni suçlarlar,  deniz gezmişin elindeki bayrağın şekline ve rengine bakmazlar,  deniz gezmiş Türk Bayrağı varken eline neden kızıl bayrak almış diye hiç düşünmezler. Neden Cumhuriyeti değiştirme eylemi içerisinde olmuşlar diye düşünmezler...

Hem Cumhuriyeti yıkmak için başkaldıracaksın hem de Kemalist olacaksın var mı böyle bi şey ? 

Aynı düşünceler kendisini milliyetçi olarak ifade edenler için de geçerlidir, bunların da elinde Türk Bayrağı yerine üç hilalli MHP flamalar vardı. 

İki tarafta düştükleri ecnebi emperyalist tuzakta birbirlerinin canına kıymayı başarmışlardır.. 

Düşüncelerini ve eylemlerine devlet vatan millet yerine ecnebi emperyalist tuzakta boşa harcayarak tarihe geçmeyi başarmışlardır Türk Milletinin evlatları. Buna rağmen aynı tuzakta durmaya devam etmekte oldukları ise en acı olanı..

Teyzesi, sizleri sevgi ile kucaklıyoruz... Kemal amcanız Trabzon'da ...  selamlarınızı ileteceğiz... Noyan'a ve Eren'e sevgilerimizi gönderiyoruz...” ibarelerinin yer aldığı,

-Neriman AYDIN tarafından 01.03.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada;

Merhaba Teyzesi,

28.02.2007 tarihi itibariyle milletimizin gündemine taşınan kirli düşüncelerin neler olduğuna hep birlikte tanıklık etmiş bulunuyoruz. Ecnebi emperyalistlerin tuzaklarından konuşurken ve doğru tespitleri sizlerle paylaşırken yanılmadığımızı bir kez daha gördük. 1980 ihtilalini yapan Ordu mensuplarının kimin çocukları olduklarını sizler de kendi ağızlarından duymuş oldunuz. ( C.Carter': Merak etmeyiniz onlar bizim çocuklar")  

İhtilalin kime nasıl hizmet ettiğini, hangi amaç için yapıldığını görmüş oldunuz. Org Kenan Evren'in dünkü sözlerini Türk Milleti ile paylaşmak üzere en önemli kayıtlar olarak defterinize alınız sevgili Harbiyeliler...

Sizler şanslısınız çünkü ihtilali yapanın ağzından ihtilali neden yaptığını duymuş oldunuz... Allah ne kadar büyük gördünüz mü, sizler niyet ettiniz, Allah 'da önünüze getirip koyuverdi, hem de kendi ağızlarından kendi kelamlarıyla...

Belki insanlar size inanmazdı ama artık insanları inandıracak kuvvetli bir delilin sahibi konumundasınız.  Gerçi biz bunları Büğüyümüz sayesinde olduğu günden beri biliyoruz, ama insanımız delili ile görünce söyleminin doğruluğunu görünce daha bir rahat etmektedir ve size inanmaktadır...

Sizleri sevgi ile kucaklıyoruz, Eren ve Selda'ya sevgilerimizi gönderiyoruz...  Bilginin ne kadar önemli olduğuna günümüz itibariyle bir kez daha şahitlik ettiniz, Harbiyelinin her zaman ufkunu çok uzakları görecek kadar geniş tutmasınının gerekliliğini gördünüz. 

Org Evren'in sözlerine yapılan yorumlar çok gülünç kaldı... Gerçek tuzağı bildikleri halde hala milletimizden saklamaları utanç verici...

Kemal Amcanız hala Trabzon da, Eren babasına bildirirse 05332369786 Büğüyümüzle tanışma imkanına sahip olabilir...  Eğer arzu ederse..

Sevgilerimizle” şeklinde beyanlarının yer aldığı görülmüştür.

-Neriman AYDIN tarafından 07.03.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’na gönderilen e postada;

“ Merhaba Teyzesi, Türk Milleti için kutsal mekan Harbiye'de Genç Harbiyelilerin misafiri olmakla kavuşacağımız mutluluk,  manevi dünyamızın en müstesna yerinde ömür boyu en özel duygularla hatırlayacağımız saatler olarak tazeliğini hep koruyacaktır.

Türk Milletinin geleceğinde ve bağımsızlığında, bizlerin ise gönüllerinde çok özel bir yerin sahibi  olan genç Harbiyeli Noyan 'ın bu güzelliğe vesile olması ise  bizim için bir başka anlam taşımaktadır. 

Sevgilerimiz sizedir, devamlıdır ve  sonsuzdur Teyzesi.  "Millet sevgisi kadar büyük menfaat yoktur" diyor Ebedi Önder.  Milletinden, milletinin evlatlarından  haberdar Harbiyelilerin varlığını bilmenin mutluluğu da  bir başka mutluluktur bizim için. Tanrı'ya şükürler olsun.     

Yine sizlerin notları arasında her zaman özümseyeceğiniz bir yerde olması için Ebedi Önderin bir başka söylemini yazıyorum" "Devletin ve milletin mukadderatında (kaderinde) ;  milli irade söz sahibi ve hakimdir. Ordu, bu milli iradeye bağlı ve onun hizmetindedir. (Nutuk'tan  ) 

Teyzesi  senin notların arasında bulunması için (Ergun Poyraz'ın Tarikat, Siyaset ticaret Cinayet adlı eserinin 19. sayfasından)  yazmaya söz verdiğim  R Tayyip Erdoğanın 2005 yılında milletvekillerine yaptığı konuşmadan:

"Tüm dünyadaki yahudi lobilerinin ve masonların desteğini aldık. Türkiye'de her istediğimizi yapabiliriz. Ordu da masonların kontrolünde. Tüm Paşalar mason ya da masonların kontrolünde. İsrail ile stratejik işbirliği yapıldığı için Paşaları İsrail bağlantılarımız ile bağladık.

Masonlar, mason localarının kapatılmasının hesabını, Kemalizmi, Atatürkçülüğü, Atatürk'ü Türkiye'den silerek intikamlarını Atatürk'ten alacaklar. İshak Alaton bana bu konuda teminat verdi" 

Teyzesi, üzerinde düşünüp değerlendirmek hep birlikte görevimiz.... Zamanı geldiğinde de gereğini yapmak hep birlikte görevimiz Sizlerin bilmesi çok önemli. hiç unutulmayacak notlarınız arasında hep olmalı... 

teyzesi,

Dün gece çok özel bir misafirimiz vardı, Ahmet Ahmedov, Dağıstanlı, dünyanın 3 sesinden biri, bir büyük ses sanatçısı... Onu sanatı ve müziği de dahil dinlemenizi çok arzu ederdik.. Ama inşallah karşılaştıracağız sizi... uzaklarda doğmuş büyümüş bir Türk'ün vatanımızda devletimiz aleyhine nelerin cereyan ettiğine ilişkin konuşmaları ve tecrübeleri dinlenmeye ve kayda değerdi... 

Ancak kendisinden dinlemek bir başka tabii ki... 

Bundan sonra sık karşılaşacaksınız... 

Tüm faaliyetlerinin konserlerinin ve görevlerinin dışında, 

TRT de SAZLI SEMAVER adlı konuğu olan bir program hazırlıyor, metinlerini Teyzenin yazmasını rica etti... Planı hazırladık, konukları belirledik...sizlerin de düşüncelerinizi ve görüşlerinizi  alacağım tabii ki...

Bir an önce mezun olsanız da biraz sizi yorsam diyorum:::))))))  

Bu müthiş Türk'ün söyleyecekleri Mustafa Kemal'in söylemleri ile içi dolu hazineler olacak Teyzesi... müzik eşliğinde hazmı son derece kolay olacak, su gibi akacak, manalarıyla dolduracak milletimizin gönüllerini...    

 Canım Teyzesi, yarın Metin Çitak bey Ankara'ya geliyorlar, bugün haberini aldık, inşallah misafirimiz olacaklar .. ne güzel günler bunlar, Allah çoğaltarak devam ettirsin....  

Genç Harbiyelilere, Noyan ve Eren’e, kızımız Selda'ya ve sizlerin düşüncesindeki her Harbiyeliye sevgilerimizi gönderiyoruz.  Türk'ün nefesinin sonsuz olduğunu evrene ve insanlığa gösterecek genç Harbiyelileri selamlarken Ebedi Önder Mustafa Kemal'in huzurlarında saygıyla eğiliyoruz.

bizler de sizlerle aynı ortamda bulunmanın heyecanı ile Cuma gününü sabırsızlıkla beklediğimizi ifade edelim. Kemal amcanız sizlere ayrı ayrı selam ve sevgilerini ilettiler...

Canım Teyzesi, görüşmek üzere... ” şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.

-Neriman AYDIN tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada; 

“Merhaba Teyzesi, Büyüğümüzle görüştüm pazar günü müsait sizlerle görüşecek, aklınıza takılan, sizi rahatsız eden tespitleriniz, sorularınız varsa yazmayı unutmayınız...Bilgilenmek istediğiniz her konuyu da ayrıca not ederseniz, sizler için hepimiz için çok daha faydalı olacaktır…biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla  hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..Büyüğümüz Kemal AYDIN bey adına teyzeniz olarak  sevgilerimizi gönderiyoruz ...  ” şeklinde beyanların yer aldığı,

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No 6273 sırada kayıtlı,  29.01.2008 günü saat 20:13’te Neriman AYDIN’la yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman AYDIN’ın  şüpheliye “Canım benim amcan bir tane şey kredi kartı bırakmış sana verilmek üzere” dediği Eren’in “Hah onu ben Noyan’a diyeceğim Noyan alacak onu hafta sonu arkadaşım gelecek Ankara’ya o bana getirecek Neriman teyze” dediği, Neriman’ın “Tamam eyvallah bu tamam, yoksa dedim ben kargoyla göndereyim sana verdiğin adrese” dediği, Eren’in “Ha yok yok yok yok yok, ben şeyle aldırırım onu Neriman teyze”  diyerek devlet memuru olan şüpheliye diğer şüpheli Kemal AYDIN’ın nedeni anlaşılamayan bir şekilde kredi kartı tedarik ettiğinin anlaşıldığı ve Eren’in bu kartın resmi yolla kargoyla gönderilmesine ısrarla karşı çıkarak  ve arkadaşı bir diğer şüpheli Noyan aracılığıyla bizzat teslim alacağını ifade ederek aralarındaki örgütsel gizliliğin korunmasına riayet ettiği, yine aynı görüşmenin devamında Eren’in “İyiyim herşey yolunda işte komando okuluna gitmeden bi geleceğiz” dediği, Neriman’ın  “Tamam bekliyoruz ama bize vakit ayır tamam, kalabilirsin evimiz müsait tamam mı”  diyerek hafta sonu görüşme planını da yaptıkları,

 Tape No 6668 sırada kayıtlı, 04.06.2008 günü saat 18:20’de şüpheli Kemal AYDIN’la yaptığı telefon görüşmesinde; Kemal’in “Nerdesin sen Eren ya” dediği, Eren’in “Hafta sonu ııı ÇELEBİ anlattı biraz problem çıktı Kemal amca, gelemedik ya” diyerek mazeret beyan ettiği, Kemal’in “Hafta sonları da geliyon buraya bizi satıyon ben ne yapıyım seni” diyerek sitem ettiği, Eren’in “Bu hafta sonu telafi edecez bu hafta sonu” dediği, Kemal’in “Yani bi hafta beraber olacaz” dediği, Eren’in “Bi hafta beraberiz Ankara da” dediği, Kemal’in de “Güzel” diyerek karşılık verdiği, 

Tape No: 7411’de kayıtlı, 01.07.2008 günü saat:20:09’da Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede; göz altına alınan Neriman ve Kemal AYDIN hakkında konuştukları, bu çerçevede Noyan ÇALIKUŞU’nun “Neriman teyzemin bi kaç not defterini almışlar ama onlar güvende sorun yok ONLARI YOK EDEMEYECEKLER. Çünkü Kemal amcam sabah o hadise yaşanırken Kemal amcamın evine jandarma subayı gelmiş geçmişler bir odaya şu tutanakların kopyasını biz de istiyoruz demiş anlatabildim mi. ONLAR GARANTİ DE YANİ…DEVLETİN HABERİ VAR..” dediği, Eren’in Tamam ben Birine Ulaştım Değerli Birine Tamam Mı Çok Çok Değerli Birine” dediği,  Noyan’ın “Kim O?” dediği, Eren’in “NEYSE TELEFONDA SÖYLEMEYİM REHABİLİTASYON REHABİLİTASYON… Ulaştım tamam, Ben Gerekli Bilgiyi Ondan Alıcam Sana İleticem Tamam Anladın Beni Demi? ” dediği, Noyan’ın “TAMAM BEN ZATEN TELEVİZYONDA RAST GELDİ ALİ AMCAYI GÖRDÜM” dediği, Eren’in “ Nerede gördün?” dediği, Noyan’ın “Televizyonda (Noyan ÇALIKUŞU gülüyor) bir anda geçiverdi bi kapıdan girerken” dediği,  Eren’in “Anladım ben şimdi şey yaptım O DEDİ BEN ZATEN TAKİP EDİYORDUM DEDİ OLAYLARI O BU AKŞAM İSTANBUL A GİDİYORMUŞ Tamam mı, …HABER VERECEK BİZE sıkıntı yok sen bilgin olsun tamam” dediği, Noyan’ın “ Tamam tamam ONDAN HABER ALIRIZ tamam iyi” dediği, şüpheliler Eren MUMCU ve Noyan ÇALIKUŞU’nun kendi aralarında Ergenekon terör örgütüne yönelik yapılan operasyon sırasında arama yapılması anında yaşananlar ve sonrası ile ilgili görüştükleri anlaşılmıştır.

Tape No: 7413’de kayıtlı, 02.07.2008 günü saat 14:57’de Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede; Eren’in “ Anladım ne oldu gelişme var mı ya” dediği, Noyan’ın “ Yok devam ben haber almadım” dediği, Eren’in “ Hee anladım var mı senle ilgili bir sıkıntı” dediği, Noyan’ın “ Yok yok ya sorun yok” dediği, Eren’in “ Var mı varsa söyle ya” dediği, Noyan’ın “Benle ilgili mi, yok sorun yok” dediği, Eren’in “ Tamam ben Kemal amcanın kapalı da Neriman teyzenin telefonu açık evde mi unuttu acaba” dediği, Noyan’ın “ Açtırmazlar yok evde değil” dediği,  Eren’in “ TAMAM O…PU ÇOCUKLARI YA YA BEN BELKİ..” dediği, Noyan’ın “Sorun ya boş ver boş ver sen iyi tarafından bak iyi oldu demiyecem ama iyi tarafından bak” dediği, Eren’in “ Tamam ben bekliyorum hala ya işte dedim ya dün O bi haber verecek te, Daha dün işte İstanbul’a geçiyorum dedi muhtemelen gitmiştir o şeye Emniyet Müdürlüğüne falan, Bakalım işte ondan  haber bekliyorum ....  ” dediği, Noyan’ın “ .... Ali amcayı da gözaltına almışlar ya” dediği, Eren’in “Hee Ali amcada orda” dediği, Noyan’ın “ Ama o halletmeye gitti oraya herhalde” dediği, Eren’in “Şeyde var Paşamızın da şeyi var işte avukatlık mavukatlık muhabbeti var ya, Halleder belki halledebilir ” dediği,  Noyan’ın “ Oğlum bu olay iyi oldu demiyorum ama iyi tarafından bakın bunlara bişi olmaz merak etme” dediği, Eren’in “ Bok at izi kalsın işte o şeyde muhabbette” dediği, Noyan’ın “ Ama onda başarılı olamayacaklar” dediği, Eren’in “İbnelerin Yarısı Fettullahçı Zaten G.tverenlerin” dediği, Noyan’ın “ TABİ TABİ” dediği, Eren’in “ Ya o yüzden ..... kanı tasfiye etmeye çalışıyor” dediği, Noyan’ın “Ayrıntılı konuşuruz gene, Aslında benim burda maruz kaldığım bi şeyler bi şeyler varda önceden de olan şeyler ben sana onlarıda anlatırım, He mektup olayı falan filan, He mektup olayını da bana yıktırdılar da” dediği, Eren’in “ Hangi mektup olayını ya” dediği, Noyan’ın “ sıçtım ağızlarına ya bi mektup yazmışlar işte bi tane Okul Komutanlığına yazmış ya, Ya benim ağzımdan yazmış beni zan altında bırakacak şeyler yazmış anladın,  Bu konularda aktif bir insanım ya düşüncelerim falan insanları rahatsız etme düşüncesi ” dediği,  Noyan’ın “ İyi bakalım seni de soramadık halini hatırını bu şeylerden dolayı” dediği, Eren’in “ Yok sıkıntı yok işte bende diyorum ulaşsak Neriman teyzeye Kemal amcaya sıkıntı yok da ...” dediği, Noyan’ın “ Yok yok sen sıkılma sıkılma sorun yok sıkılma” dediği, Eren’in “ Şeyde o Köksal doktor da yok ona gerçi şeyde bizim pederin tanıdıkları vardı ulaşmışlar her halde ona, Şey ya bi olaydan dolayı şey yapmıyorlar suçlamıyorlar sadece ifadeleri alınacak falan demiş şey avukat ” dediği,  Noyan’ın “ Onları onlar Hamza DEMİR biliyon dimi Hamza abiyi, Daha geçen cumartesi beraberdik oturuyorduk işte ” dediği, Noyan’ın “O Milli MHP nin başında ki adama şey gönderdi haber gönderdi senin koltuğunu ben yıkacam diye ondan aldılar onu, Bi tane milletvekili ile haber gönderdi senin koltuğunu ben tekmeliyecem diye bunların hepsi telefonda fazla konuşmayalım dinleniyor telefonlar ” dediği, 

Tape No: 7417’de kayıtlı, 07.07.2008 günü saat 08:17’de Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede; Noyan’ın “ Pek müsait sayılmam da şey diyecem bak dışarı çıkmaları için bizim ifademiz lazım tamam mı, Bizle konuşuyo ya Kemal amca Neriman teyze hep bizle konuşuyorlar Kemal amcayı Silahlı Kuvvetlere girmeye çalışmaktan içeri atmışlar anlıyon mu bizde diyecez böyle suç örgütüne üye deyiliz falan” dediği,  Eren’in “Anladım anladım” dediği, Eren’in “ Şimdi ben görüştüm bizim Takım Komutanı var iyi biraz dilekçeyi söyledim biraz telaşlı o şimdi ortalığı” dediği, Noyan’ın “Sen onlara söylemeseydin” dediği, Eren’in “ Hayır Takım Komutanı ya onla şey yaptım yani olayı detaylandırdım da dedim böyle böyle bir olay var işte o da şey şimdi bizim şey yarın Tugay Komutanı yardımcısı değişiyormuş birde bugün veya yarın değil de ondan sonraki gün arasınlar dedi çünkü yeni gelen nasıl biri olduğunu bilmiyor tamam mı sıkıntı yaratabilir diyo şimdi de sıkıntı olmaz falan dedi yani şimdi o avukat Yusuf abi değil mi” dediği, Noyan’ın “abi sorun yok ya o kadar sorun yok Yusuf abi için sorun yok şimdi sana açıklayamıyorum telefonda telefon ... yapıyor tamam mı, şimdi sana açıklayamam onun için sorun yok yani kimse kim önemli değil anlatabildim mi ama sen kimseye söylemeseydin keşke” dediği, Eren’in “ ÇELEBİ ile görüşebildin mi” dediği, Noyan’ın “ Görüştüm bugün yarın arayacaklar bizi tamam mı beni de bugün herhalde gelip alacak burdan Yusuf abi, … Bugün Ankara’ya giderim... sonra İstanbul’a giderim ” dediği, Eren’in “ Sen şimdi Ankara’ya gidecen ordan İstanbul’a mı geçecen” dediği, Noyan’ın “ Evet Haricilerin yanında değil mi” dediği, Eren’in “ Yanımda yanımda da ona gerek var mı Hariciye” dediği, Noyan’ın “ Var var getir sen tamam mı gene konuştuk öyle gelin dedi zaten tamam mı … Tamam ... Yusuf abi bayağı rica etti zaten yeminlerimizi de bugünler için yaptık tamam ” dediği, Eren’in “ Tamam kardeşim” dediği,

Tape No 7248 sırada kayıtlı, 08.07.2008 günü saat 17:53’te diğer şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde; Eren’in “He Noyan’la konuştuk biz ya” dediği, Mehmet Ali’nin “He anladım biliyosun yani bazı şeyleri” şeyleri diyerek aralarındaki gizli bir bilgiyi imalı bir şekilde belirttiği, Eren’in “He bilirim bilirim ne oldu” dediği, Mehmet Ali’nin “Şimdi arza yapıyo biliyon telefonlar trafo konuşuruz yani yan yana gelince” dediği, Eren’in de “He anladım tamam tamam kardeşim anladım” diyerek gizledikleri bir konunun telefonda değil bir araya geldiklerinde yüz yüze konuşulması gerektiği hususunda mutabakata vardıkları, yine konuşmanın devamında Mehmet Ali’nin “Tamam mı iyisin” dediği, Eren’in “İyiyiz iyiyiz kardeşim sıkıntı yok” dediği, Mehmet Ali’nin “Çok acil bi durum var mı” diyerek Eren’i yokladığı,  Eren’in “Yok yok” dediği, Mehmet Ali’nin “Bi şey olursa” diyerek gözetici bir lider yaklaşımıyla Eren’i ve durumunu kontrol ettiği, Mehmet Ali’nin devamla, “Sana başarılar, dikkatini eksik etmiyosun de mi” ve  “Sana Mehmetçikler emanet ha” diyerek duygusal moral ve motivasyon takviyesini ihmal etmediği, Eren’in de “Tamam kardeşim”  diyerek onayladığı anlaşılmıştır. 

Tape No: 7244’de kayıtlı, 09.09.2008 günü saat 12:46’da Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede; Eren’in “…Ha çalışıyon iyi bakalım. Neriman Teyzeyi aradım da telefon çaldı açmadı” dediği,  Noyan’ın  “Ararsın yine ya şeyi evinin telefonu var mı” dediği,  Eren’in “ Evin telefonu yok sen mesaj atarsın bana evin telefonunu” dediği, Noyan’ın “ Tamam evin telefonunu mesaj atıyım kardeşim” dediği, Eren’in “O Kemal amcaların mahkemesi ne zaman” dediği, Noyan’ın “ Mahkeme ne zaman bilmiyorum ya Kemal amcanın” dediği, Eren’in “ ... tarihinde anladım” dediği, Noyan’ın “ Şey kabul olmamış yalnız abi, Bizim yaptığımız itiraz vardı ya kabul olmamış, Şerefsizler kabul etmemişler yani hala biz şeyiz yani öyle bir suç var hala biz şeyiz sanki onlarda o yüzden içeride yatıyorlar işte ” dediği,  Eren’in “ Neyse bizim alnımız ak biliyon yani, sıkıntı yok o konuda tamam” dediği,  

Noyan’ın “ Bende gitmeye çalıştım Tekirdağ’a gittim burdan izin vermediler, F Tipi Cezaevine görüşme görüşmek için izin istedim izin vermediler yok dediler böyle bir şey yok dediler ” dediği, Eren’in “Şey mi yani şeyden dolayı mı bizim bizden dolayı mı yoksa sivilden dolayı mı” dediği, Noyan’ın “ Bilmiyorum artık ... bana ordaki Kemal amca şey demiş ordan ziyaret edebilirler falan diye şimdi onların en başta girdiği zaman üç tane isim almışlar tamam mı, Üç tane isim işte yakın akrabaları o isimleri vermiş Kemal amca, Dolayısıyla bizde işte kapalı cezaevlerine şey yapabiliyormuşun gidip dilekçe verip şeye Savcılığa Savcılık uygun görürse tamam diyormuş ama F Tipleri için geçerli değilmiş öyle bir şey dediler yani sorma ya canımda sıkıldı orda hala orda canım sıkılıyor” dediği,  Eren’in “Hı şeyi varmı haber varmı Ali amcayla Kemal amcadan” dediği, Noyan’ın “ İyiler iyiler ya iyiler ama işte canları biraz herhalde sıkılıyordur yani ne kadar göstermemeye çalışsalarda” dediği, Eren’in “ Gündemde varmı bir şey Ergenekon muhabbeti” dediği, Noyan’ın “ Yargıtay Ergenekon falan diyor yasallaştırmaya çalışıyor Yargıtay, Yargıtay şey ya satışı koydu, AKP’ nin kapatılmasını isteyen Yargıtay satışı koydu yani ” dediği, Eren’in “ Neyse sıkıntı yok” dediği, 

Tape No 7249 sırada kayıtlı, 11.09.2008 günü saat 18:03’de diğer Şüpheli Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; Neriman’ın “Aa teyzem benim canım nasılsın nasılsın” dediği, Eren’in “Sağ olun siz nasılsınız” dediği, Neriman’ın “ Sağolun bizde iyiyiz canım benim anneannen dua edip duruyo sana nasılsın sıhhatin nasıl” dediği, Eren’in “ Sıhhatimiz iyi işte dedim bi arayım dedim”  dediği, Neriman’ın  “Sağolasın o günde aramışsın ben duymadım Amcandan çıkmıştım, canım Amcanın çok selamı var Ali amcanın KEMAL amcanın seni öpüyorlar senin sağlık haberlerini de alıyorlar ayrıca” dediği, Neriman’ın “ Yüce mevla sizi saklasın, anneannecin seni çok öpüyo çok selamı var Erene her gün soruyo çocuklara her gün soruyo ÇELEBİ’ye EREN nasıl EREN komutan nasıl diye, gelmeyecen mi izne” dediği, Eren’in “daha inemedim şehre” dediği, Neriman’ın “ Daha inemedin canım benim” dediği, Eren’in “ Valla Peşmergeden beder olduk saç sakal...” dediği, Neriman’ın “Canım benim Allah sizin canınızı sağ etsin Yüce mevlaya emanet olun hepiniz hepinizi çok seviyoruz canım benim” dediği, Eren’in “ ....KEMAL amca.... ne zaman.....” dediği, Neriman’ın “ KEMAL amcan ALİ amcan Ekimdeki duruşma bekleniyo gene yaptığımız itirazı reddetti mahkeme” dediği, Eren’in “Anladım” dediği, Neriman’ın “Evet inşallah avukatımız bugün gene Ankaradaydı gene görüştüm ben inşallah Ekimdeki ilk duruşmada yüksek ihtimal çok yüksek ihtimal serbest kalırlar diyo yani” dediği, Eren’in “ inşallah” dediği, Neriman’ın “İnşallah onlar çok mutlular sağlıkları çok iyi inanılmaz keyifliler yani bizde sağlıklarından endişe ederiz teyzem onun için her hafta gidip geliyorum bende iyiler çok şükür” dediği, Eren’in “... iletirsiniz artık ...” dediği, Neriman’ın “ Tabi ne demek ne demek ne demek canım benim buralardan bi isteğin var mı gönderelim dağa bayıra” dediği, Eren’in “ isteğiniz varsa biz göndeririz diyecez ama burda burda kocaman kartallardan başka bişey yok ya” dediği, görüşmede Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmak suçundan tutuklanan Şüpheli Kemal AYDIN’ın tutukluluk durumu hakkında görüştükleri anlaşılmıştır. 

Tape No: 7437’de kayıtlı, 14.09.2008 günü saat 12.05’de Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede; Noyan’ın “…He Ankaradayım” dediği, Eren’in “ Napıyon kimle gittin” dediği, Noyan’ın “ Çelebiyle beraberiz işte” dediği,  Eren’in “ Boş boş dolanmayın ya çalışın ya” dediği, Noyan’ın “ Ha iyi güzel ya yok lan boş dolaşmıyoz la ayıp ediyon  güzel haberler alıyoruz ama” dediği,  Noyan’ın “ Haberler güzel” dediği, Eren’in “ Ben Neriman teyzeyle konuştum dün” dediği, Noyan’ın “ Şimdi Hamza abiyle görüşecez şimdi Hamza abi gelecek” dediği, Eren’in “… Bizde işte geldik bakalım bende önümüzdeki hafta bişeyler olabilir ondan sonra izine gitmeyi düşünüyorumda inşallah aksamaz ya, Önümüzdeki hafta şeyler var ondan sonra işte gitmeyi düşünüyorum izine de eğer aksamazsa bizde düşünüyoz ” dediği, devam eden konuşmalar sonunda Eren’in “

Selam söyle şey Çelebiye selam söyle” dediği, Noyan’ın “ Aleykümselam onunda selamı var” dediği,  Eren’in “ Büyüklerinizi ellerinden öpüyorum tamam” dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 

Tape No: 6851’de kayıtlı, 09.04.2008 günü saat 17:44’te Neriman AYDIN ile Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun aralarında geçen bir konuşmada Neriman’ın Durmuş Ali’ye söylediği “ÇELEBİ çok önemli bir bilgi verdi, onu kaleme alacağım ama, alıyorum,  bir iki sayfa tutacak ablası kahramanım ona sana gönderdiğimiz en son Harbiye ile ilgili şeye ekleyeceğiz,  ama çok dehşet bir şey, rezalet yani rezalet, yani ne sen duy ne de ben söyleyim, rezalet bir şey, belki de biliyorsunuzdur. Ahlaksızlık çok yani, rezalet rezalet  ablası, yazıyım da, abin dedi ki yaz dedi de bir iki  sayfa şeklinde verelim  size” sözlerinden Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Kemal ve Neriman’a içeriden bilgi aktardığı anlaşılmaktadır.

Aynı konuşmanın devamında Durmuş Ali’nin Neriman’a “Çocuklardan ne haber ablam iyiler mi. Ne yapmışlar.” diyerek şüpheli subayları sorduğu, Neriman’ın Durmuş Ali’ye “Çocuklar iyiler hafta sonu Noyan aradı. Biz iyi iyiyim dedi. Öbür bizim bir teğmen vardı, o da kazanamamış, Eren.” diye bilgi verdiği, Durmuş Ali’nin “Eren, evet.” dediği, Neriman’ın “O R. Paşa ile onun şeyi vardı irtibatı var. R. Paşa aynı zamanda hemşerisi Trabzonlu.” dediği,  yine Neriman’ın “Çok da çalışmış, dedim olsun gene çalışmasına devam etsin Noyan’a. Sen de o da ikiniz de. Noyan biliyor mu sonucu bilmiyor mu bilmiyorum, hiç bir şey söylemedi, ben de söylemedim.” dediği,  Durmuş Ali’nin “Bilmiyor olabilir” dediği, Neriman’ın “Ben de söylemedim hiç bir şey o Eren’i sordum, teyze kazanamadı dedi. Olsun çalışmaya devam etsin dedim ben. ÇELEBİ de çalışıyor amcası, o çok çalışıyor, ÇELEBİ. ÇELEBİ her türlü çalışıyor. Her türlü çalışıyor her türlü. Her türlü amcası yani çok maşallahı var. Başka da çok çalışıyoruz.” dediği, Durmuş Ali’nin “ÇELEBİ maşallahı var, yok iyi çalışıyor çocuk. Evet evet iyi çalışıyor. İyi çalışıyor akıllı bir çocuk. Yani kişiliği falan oturmuş çocuk.”dediği, bu konuşmada Durmuş Ali ile Neriman’ın örgütsel faaliyetleri doğrultusunda yetişmelerine özen gösterdikleri şüphelilerle ilgili kısa değerlendirme ve yorumlar yaptıkları, sınavlarından çalışmalarından ve başarılı olup olmamalarından söz ettikleri, yetenekleri ve örgütsel çalışmalarıyla ilgili değerlendirmede bulundukları, bu hususta Eren’in başarılı olamamasına üzüldükleri Mehmet Ali ÇELEBİ’den hayli umutlu olduklarını belirttikleri anlaşılmaktadır.    

Yine konuşmanın devamında, Durmuş’un teğmenlerin durumunu sorduğu Neriman’ın da bilgi verdiği telefon görüşmesinde; Durmuş’un “Çocuklardan ne haber ablam iyiler mi. Ne yapmışlar.” dediği, Neriman’ın “Çocuklar iyiler, hafta sonu Noyan aradı. Biz iyi, iyiyim dedi. Öbür bizim bir teğmen vardı o da kazanamamış, Eren. Onun şeyi vardı irtibatı var Reha paşayla,  aynı zamanda hemşehrisi, Trabzon’lu. Çok da çalışmış, dedim olsun gene çalışmasına devam etsin. Noyan’a. Sen de o da ikiniz de. Noyan biliyor mu sonucu bilmiyor mu bilmiyorum. Hiç bir şey söylemedi ben de söylemedim.” dediği, Durmuş’un “Evet. Bilmiyor olabilir.” dediği, Neriman’ın “Ben de söylemedim hiç bir şey. O Eren’i sordum teyze kazanamadı dedi.  Olsun çalışmaya devam etsin dedim ben. ÇELEBİ de çalışıyor amcası, o çok çalışıyor, ÇELEBİ.” dediği, Durmuş’un “ÇELEBİ maşallahı var. Yok iyi çalışıyor çocuk.” diye onayladığı, Neriman’ın Mehmet Ali’nin mesleki iş ve dersleri yanında örgütsel amaca yönelik de çok çalıştığını Durmuş’a ifade ederken “ÇELEBİ her türlü çalışıyor. Her türlü çalışıyor her türlü. Her türlü amcası yani, çok maşallahı var.” dediği, Durmuş’un “Evet evet iyi çalışıyor. İyi çalışıyor akıllı bir çocuk.” dediği Neriman’ın yine “Başka da çok çalışıyoruz.” dediği, Durmuş’un da “Yani kişiliği falan oturmuş çocuk.” diyerek onayladığı tespit edilmiştir.

Tape No: 7428’de kayıtlı, 18.09.2008 günü saat 10:30’da Noyan ÇALIKUŞU’nun X şahısla gözaltına alınanlarla ilgili yaptıkları görüşmede, Noyan’ın “Ya bilmiyorum şimdi şüpheli olarak falan bir şeyler diyordu kağıdı tam olarak okuyamadım” dediği, X şahsın “Diğer çocuk da vardı ya” dediği, Noyan’ın “He bir de Erhan Mumcu vardı Hakkari’de Yüksekova’da piyade” diyerek Eren Mumcu’dan söz ettikleri anlaşılmaktadır. 

 Diğer şüphelilerin şüpheli Eren Mumcu ile ilgili beyanları:


Şüpheli Kemal AYDIN Emniyette alınan ifadesinde; 

“Karargah evleri isimli yapılanmadan bir bilgisinin olmadığını, Ancak Askeri personel olan yakını Noyan ÇALIKUŞU aracılığı ile Mehmet Ali ÇELEBİ, Eren..?, Yaşar..? isimli şahıslarla irtibatı olduğunu, bu şahısların ikametine çok sık olarak geldikleri ve bu şahıslarla sohbetlerde bulunduklarını, sohbet konularının genelde Türkiye üzerine, siyasi konular ve çeşitli konular üzerine konuştuklarını,

04.06.2008 günü Saat:18.20’de Eren MUMCU isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesi sorulduğunda da, Eren MUMCU isimli şahsın kendisine ziyarete gelemediğini söylediğini ve mazeretini kendisine anlattığını, Eren’in kendisine toplantıya eve gelemeyeceğini söylediğini görüşmenin bununla ilgili olduğunu” beyan etmiştir.

Şüpheli Kemal AYDIN, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde; 

31.05.2008 günü Saat:13.09’ da  Durmuş Ali ÖZOĞLU  isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesi sorulduğunda, cevaben Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun birkaç defa Ankara'daki evine geldiğinde misafir olduğunu ve askeriyedeki çocuklarla tanıştığını, onlarla beraber sohbet ettiklerini, Kendisini çok sevdiklerini, İçlerinden Eren Mumcu isimli olanının kurmaylıktan kaçtığını, Ali ÖZOĞLU’nun onlara bu vatanı  hep biz mi koruyacağız sizin göreviniz bu şeklinde nasihatta bulunduğunu. Kurmay olursanız bu işi yaparsınız dediğini” beyan etmiştir. 

Şüpheli Neriman AYDIN, Cumhuriyet Başsavcılığımızda  alınan ifadesinde; 

25.01.2008 günü saat:17.02 sıralarında Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesi sorulduğunda, cevaben “Onların kendi evinin çocukları olduğundan sık sık görüştüklerini, Eren MUMCU'nun da onların arkadaşı olduğunu. Şu anda Yüksekova’ya tayini çıktığını,

18.06.2008 günü saat:10.23 sıralarında Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesi içeriğinde … Neriman AYDIN’ın “Bi Türk yok Bi Türk yok o Türkler bi olsunda inşallah ebediyete kadar bi görsünler” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “O..pu çocukları ya” dediği, Neriman AYDIN’ın “Aynen O..pu çocukları” “hepsi düzeltilecek hepside hesap verecek” “Kafanda lazım bizim teğmenlerin senin tanımadığın bir Eren Teğmenimiz vardı abisi” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Ereni biliyorum” dediği, Neriman AYDIN’ın “Hakkaride bunun çıktığı bir kız var son konuşmamızda ben kurmay olmayacağım dedi kemal amcası da ona çok kızdı kurmay olmuyorsan bu işi bırak dedi” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Niye Kurmay olmak istemiyormuş” “İyi köskös en fazla Albay olarak emekli olur gider” dediği, Neriman AYDIN’ın “Lan oğlum Mustafa Kemal in askeri iseniz kurmay olacaksın sen elinden geleni yapacaksın sınavlara gireceksin çalışacaksın ha o zaman  olamaz o ayrı konu ama dedim çalışacaksın gayret edeceksin biraz ona nasihat etti amcası Kemal amcası dur bakalım inşallah tutarlar çok güzel bir çocuk güzel aklı güzel güzel derken aklı güzel” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Hayır başkasından emir alan bir subay olmak kadar kötü bir şey var mıdır acaba” “Yabancı bir Ülkenin üniformasını giymiş bir p…venkten emir almak ne demek ya” dediği,…ifadelerinin geçtiği telefon görüşmesi sorulduğunda, cevaben “Ali ÖZOĞLU ile yapmış olduğu bireysel yorumlar olduğu, konuşma içerisinde, o..spu çocukları hepsi düzeltilecek hepsi hesap verecekler derken bireysel muhalefet ettiğini, başka bir amacının  olmadığı, Askeri öğrenciler ile ilgili  kurmay olurlarsa daha iyi olur diye söylediğini, kendisinin de sivil kumandanım derken hiçbir şey kastetmediğini….”beyan etmiştir.


Şüpheli Durmuş Ali 
ÖZOĞLU Cumhuriyet Başsavcılığımızda  alınan ifadesinde;

18.06.2008 günü saat:10.23'te Neriman AYDIN ile yaptığı görüşme içeriği sorulduğunda; “Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ile birlikte Ankara’daki kitap fuarına geldiğinde görüşmede geçen Eren’i tanıdığını, Kendisinin kız arkadaşından dolayı kurmay olmaktan vazgeçtiğini, Neriman’ın kendisine anlattığını, kendisinin de Albaylıktan emekli olacağını söylediğini,

Karargah Evleri isimli dokümanda "subayların kurmaylık sınavında yüksek notlar alması konusunda girişimlerde bulunulduğu alınan bilgilerdendir" denmekte, yine telefon görüşmelerinde Mehmet Ali ÇELEBİ, Noyan ÇALIKUŞU ve Eren..? isimli askeriye personelinin KURMAY olması yönünde ciddi girişim ve telkinlerde bulunulduğu konusu  sorulduğunda: “karargah evlerinden bilgisinin olmadığını, Yayınevi dolayısıyla askerlerle iç içe olduğu için asker öğrencilerle ilgilendiğini kurmaylığın önemli olduğunu bildiğini, bu nedenle kendilerini motive ettiğini,” beyan etmiştir.

 Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde;

08.07.2008 tarihinde Eren Mumcu ile yaptığı telefon görüşmesi sorulduğunda; “Yusuf  ERİKEL’in Kemal AYDIN tutuklanınca kendileri hakkında dilekçe verip şahit olarak dinlenmelerini istediğini, bu konuda Eren’in bilgisi olup olmadığını sorduğunu, kendisinin telefonların dinlendiği için yüz yüze görüşmek istediğini söylediğini…” beyan etmiştir.

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU, Cumhuriyet Başsavcılığımızda  alınan ifadesinde;

“Eren MUMCU’yu Askeri Lisede ismen bilmekle birlikte Kara Harp Okulu 3.sınıfta aynı sınıfta bulunmalarından dolayı tanıdığını, ortak bir faaliyetlerinin bulunmadığını, Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN’ın evlerine genellikle Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahısla beraber gittiklerini, Bazen hafta içi de Buluş kafede bazen de evlerinde görüşüp buluştuklarını, bunun yanında zaman zaman aralıklarla Eren MUMCU, Yaşar TOZKOPARAN'ın da geldiklerini ama kendileri kadar sık gelmediklerini, beyan etmiş,

01.07.2008 günü saat:20.09'da Eren MUMCU ile yaptığı görüşme içeriği sorulduğunda; “ görüşmenin Ergenekon soruşturmasıyla ilgili olduğunu, Kopyasını alma olayı da bilgisayarlarla ilgili olduğunu, Kemal AYDIN'ın oturduğu yerden jandarmanın sorumlu olduğunu,

02.07.2008 günü saat:14.57'de Eren MUMCU ile yaptığı görüşme içeriği sorulduğunda; “ bu görüşmeyi Eren MUMCU ile yaptığını, Ergenekon operasyonuyla ilgili olduğunu, İşi halledecek olan paşanın kim olduğunu hatırlayamadığını, Görüşmenin içiriğini tam olarak hatırlayamadığını,

07.07.2008 günü saat:08.17'de Eren MUMCU ile yaptığı görüşme içeriği sorulduğunda; “Bu görüşmelerin kendisinin Ergenekon soruşturması kapsamında yakınlarının bu muamelelere maruz kalmasından dolayı şahsi olarak gösterdiği tepkiler olduğunu..” beyan etmiştir.

Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN, Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde;

“Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN isimli şahıslarla geçen yıl Kasım ayında Noyan ÇALIKUŞU vasıtasıyla tanıştığını,  Noyan ÇALIKUŞU ile de 2006 yılında Kara Harp Okuluna katıldıktan sonra kendisinin çok kitap okuduğundan önce Eren MUMCU'yla tanıştığını daha sonra Noyan'la tanıştığını,

Noyan ÇALIKUŞU ve Eren MUMCU ile …. okulun 1. sınıfındayken onlar bölüğün içinde üst sınıf olmaları nedeniyle tanıştığını, daha sonra samimiyetlerinin devam ettiğini, onlar vasıtasıyla da Kemal ve Neriman AYDIN'ı tanıdığını..” beyan etmiştir.

Şüpheli Hamza DEMİR Emniyette alınan ifadesinde; 

“Kemal AYDIN isimli şahsın kendisine yanına birkaç tane gencin geleceğini söylediğini, kendisine kahvede olup olmadığını sorduğunu, kendisine gelecek olan bu şahısların yanına geleceklerini, bu şahısları ağırlamasını, onlara ikramda bulunmasını söylediğini, kendisinin de yaklaşık bir ay kadar önce Ankara’da Konur-2 sokak isimli adreste bulunan Buluş Çay Salonu isimli yerde Kemal AYDIN’ın bahsettiği şahıslar ile görüştüğünü, Kemal AYDIN isimli şahsın kendisine yanına gelecek şahısların ne için geldiklerini, ne hakkında konuşacakları hakkında bir şey söylemediğini, kendisinin de ona bu şahısların neden yanına geldikleri sormadığını, sadece kendisine bu şahıslarla oturup çay içeceğini söyleyerek buluştuklarını, kahvehaneye kendisinin yanına gelen şahısların isimlerini bilmediğini, şahıslarla kahvede oturup sıradan bir muhabbet ettiklerini, zaten akşam üzeri olduğu için fazla oturmadıklarını, bu görüşmelerinde şahıslar ile tanıştıklarını, onların kendisine Harbiye Askeri Okulunda okuduklarını söylediklerini, ancak kendisinin şahısların gerçekten burada okuyup okumadıklarını bilmediğini, Kemal AYDIN isimli şahsın vasıtası ile bu gelen şahıslarla tanıştığını, bu görüşmelerinin başka bir amacının olmadığını, kendisinin bu şahıslar ile görüşmesinin illegal bir amacı olmadığını, kendisinin sadece Kemal AYDIN’ın misafirleri olduğu için ağırladığını, Kemal AYDIN görevini yap derken kendisinin misafirlerini ağırlaması için söylediği bir söz olduğunu, kendisinin de ona “görevimi yapıyorum” derken misafirlerini ağırladığını, kendisini mahcup etmediğini söylediğini, bunun dışında bu şekilde konuşmasının her hangi bir amacının olmadığını, kendisine her hangi bir kimsenin görev vermediğini, kendisinin görevden kastettiğinin şahısların ağırlanması konusu olduğunu, Bunun dışında her hangi bir amacının olmadığını” beyan etmiştir.

Şüpheli Hamza DEMİR, Cumhuriyet Başsavcılığımızda  Alınan İfadesinde;

Tape No 7413’de kayıtlı 02.07.2008 günü saat 14:57’de Noyan ÇALIKUŞU ile Eren MUMCU arasındaki telefon görüşmesi sorulduğunda; “kendisinin bu şahıslarla tanışmasının ilk gözaltına alındıktan sonra bu şahısların da Kemal AYDIN’ı tanıdığı için ortak dostları olduğu için ilk gözaltından çıktıktan sonra kendisi ile gelip tanıştıklarını, bu şahıslarla başka bir münasebetinin olmadığını,

Tape No 7437’de kayıtlı 14.09.2008 günü saat 12:05’te Noyan ÇALIKUŞU ile Eren MUMCU arasındaki telefon görüşmesi sorulduğunda; “o tarihte kendisinin, Noyan ÇALIKUŞU ve MEHMET Ali ÇELEBİ ile birlikte Kemal AYDIN’ın annesinin evine iftara davetli olarak gittiklerini, konuşmanın içeriğinde geçen konularla ilgili bir bilgisinin olmadığını, Eren isimli şahsı tanımadığını..” beyan etmiştir.

Şüpheli Eren MUMCU’nun telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda; Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile 74 kez, Neriman AYDIN ile 14 kez , Noyan ÇALIKUŞU ile 442 kez, Önder KOÇ ile 13 kez, Kemal AYDIN ile 16 kez, Yaşar TOZKOPARAN ile 76 kez görüştüğü tespit edilmiştir.

e-Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Gizli tanık Kıskaç ifadesinde “…şüpheli Kemal ve Neriman AYDIN’ın da aralarında bulunduğu örgütün Kuvayı Milliye uzantısının gizli bir toplantısında genç subaylara örgüt adına rozet takıldığını..” beyan etmiştir.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları anlaşılmıştır. 

Soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetlerine sızmaya özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

Bu amaç doğrultusunda hareket eden ve bu amacı gerçekleştirme konusunda Ergenekon Silahlı Terör Örgütütarafından görevlendirildikleri anlaşılan şüpheliler Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun şüpheli Kemal AYDIN’ın emir ve talimatları doğrultusunda hareket ettikleri, Kara Harp Okulunda okuduğu sırada bir şekilde ulaştıkları şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’yi örgüte kazandırdıkları, bu aşamadan sonra da şüpheli Mehmet Ali’nin Harp Okulunda okuyan diğer öğrencilerin örgüte kazandırılması konusunda kilit bir rol oynadığı, bu amaçla samimi olduğu başta soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Eren Mumcu, Noyan ÇALIKUŞU, Önder KOÇ, Hasan Hüseyin UÇAR ve Yaşar TOZKOPARAN olmak üzere arkadaşlarını bilge bir kişi olarak tanıttığı şüpheli Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile tanıştırdığı, sonrasında da şüpheliler Kemal ve Neriman AYDIN’ın yönlendirmesiyle şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU ile tanıştırılmasını sağladığı, hafta sonlarında ve her fırsatta arkadaşlarını şüpheli Kemal ve Neriman’ın evine getirdiği, bazen de dışarıda buluşmalarını temin ettiği, gizli yapılan bu toplantılarda başta şüpheli Kemal AYDIN olmak üzere Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Ergenekon Terör Örgütü’nün propagandasını yaptıkları, şüpheliler Kemal ve Neriman AYDIN’ın bir yandan Genelkurmay Başkanlığı ile ortak hareket ettikleri ve yapılan faaliyetlerden Genelkurmay Başkanlığının haberinin bulunduğu konusunda bir hava oluşturdukları, bir yandan da subay adayı askeri öğrencilerle çok yakından ilgilenip onları etkilemeye ve güven kazanmaya çalıştıkları, yapılan bu çalışmaların sonunda adı geçen Kara Harp Okulu öğrencilerinin örgüte katılmalarının sağlandığı, örgüte bu şekilde dahil olan bu askeri okul öğrencilerinin örgütün amaçları doğrultusunda eğitilmeleri konusunda seminer adı altında sık sık gizli toplantılar yapıldığı, askeri öğrencileri Türkiye Cumhuriyetinin yasama ve yürütme organına karşı askeri okul öğrencilerini kışkırtarak yönlendirdikleri, Mehmet Ali ÇELEBİ tarafından örgüte kazandırılan şüpheli Eren Mumcu’nun, diğer örgüt mensuplarıyla birlikte örgütün amaçları doğrultusunda faaliyette bulunduğu, şüphelinin de içinde bulunduğu örgütün muvazzaf olarak TSK bünyesine katıldıktan sonra da devam eden Harp Okulu içindeki hücre yapılanmasını Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Noyan ÇALIKUŞU’nun yardımı, şüpheli Kemal ve Neriman AYDIN’ın emir ve talimatları doğrultusunda yönettiği anlaşılmaktadır.  

Şüpheli Kemal AYDIN ve kendisine bağlı olarak çalışan Neriman AYDIN tarafından görünüşte Atatürkçü olarak yetiştirildikleri söylenen askeri personel olan şüpheliler dosya içerisinde bulunan telefon konuşmaları, e-mail içerikleri ve alınan ifadelerinde şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve hatta Durmuş Ali ÖZOĞLU hakkında övücü takdir edici ifadeler kulanırken, diğer taraftan eğitim gördükleri Kara Harp Okulu eğitim sistemini ve bağlı bulundukları komutanlarını aşağılama derecesinde eleştirmektedirler. Bu tablo karşısında askeri personel olan şüphelilerin kendi komutanlarına değil de ismi geçen şüphelilere ve dolayısıyla da örgüte gönülden bağlı oldukları açıkça anlaşılmaktadır. Bu durum Ergenekon Terör Örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma hedefinde amacına ulaştığını göstermektedir. 

Noyan ÇALIKUŞU ve Eren Mumcu tarafından 20.02.2007 tarihinde şüpheli Neriman AYDIN’a gönderilen bir e-mailde; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”, şeklinde,

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU tarafından gönderilen diğer bir e-mailde, “sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum”,şeklinde,

Yine şüpheli Noyan ÇALIKUŞU tarafından 26.10.2006 tarihinde Neriman AYDIN isimli şahsa gönderilen e-mailde; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...” şeklinde takdir, minnet ve saygı dolu ifadeler kullanırken, öte yandan “Şu zamana kadar benim örnek alabileceğim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gönderilirken kişiliklerinden çok alaverelerle yaptıkları kariyerleri olmasıdır…her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundaki sistemde değişiklik yapıyor. Dolayısıyla Harbiyeliler neyin doğru neyin yanlış olduğunu değerlendiremiyor. Yaptıklarını da inanarak değil yapmak için yapıyorlar “ biçiminde hakaret derecesine varan eleştirilerde bulunabilmektedirler. 

Yine şüpheli Neriman AYDIN tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e-mailde; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşaları…” ifadeleri kullanılabilmektedir. Bir taraftan her fırsatta TSK’nin emrinde olduğunu ve esas devlet derken orduyu, başkomutan derken Genelkurmay Başkanını kastettiğini iddia eden şüphelinin diğer taraftan kahraman Türk Ordusunun üst rütbeli subayları hakkında kullandığı akılalmaz ifadeler, örgütün Türk Silahlı Kuvvetleri hakkındaki gerçek düşüncesini apaçık ortaya koymaktadır. Tek başına bu ifadeler bile şüpheli Neriman ve Kemal AYDIN tarafından örgüte kazandırılan askeri personel olan şüphelilerin örgütle ilişkilerini çözebilmek ve örgütün TSK üzerindeki emellerini anlayabilmek adına oldukça anlamlı bulunmuştur.
Şüphelilerin Kemal ve Neriman AYDIN’a okudukları okula ve askeri öğrencilere ait disiplin notuna varıncaya kadar çeşitli istihbari nitelikte bilgi temin ettiği, yasadışı faaliyetlerinin deşifre olmaması için şüphelinin diğer arkadaşları gibi çalışmalarını gizlice yürüttüğü, kendi aralarındaki örgütsel irtibatı sağlamak için sivil kişiler aracılığıyla temin ettikleri isim ve yer kaydı bulunmadığını söyledikleri özel cep telefonu hattı kullandığı, örgüt üyelerinin sızma ve örgütlenme faaliyetlerinin tespit edilmesini önlemek için karşı bir önlem olarak birbirleriyle aralarındaki ilişkileri normal arkadaşlık ve dostluk ilişkisiymiş gibi gösterme çabasına girdiği, askeri okul içinde örgüt faaliyetlerini hücre tipi yapılanma şeklinde sürdürdüğü, oluşan hücre yapılanmasında tüm örgüt üyelerinin birbirlerini tanımadıkları görülmektedir.

Soruşturma neticesinde elde edilen tüm deliller birlikte değerlendirildiğinde; şüpheli Eren Mumcu’nun; şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Mehmet Ali ÇELEBİ’nin yönlendirme, emir ve talimatlarıyla Ergenekon Terör Örgütünün Türk Silahlı Kuvvetleri içine sızma faaliyetleri kapsamında Kara Harp okulu içinde hücre şeklinde oluşturulmuş örgütsel bir yapılanma meydana getirdiği ve bu yapılanmayı okuldan mezun olduktan sonra da muvazzaf bir subay olarak görev yapmaya başladığı Türk Silahlı Kuvvetler içinde de devam ettirdiği, şüpheli Noyan ÇALIKUŞU ile yaptıkları bir konuşmada “zaten yeminlerimizi de bugünler için yaptık” sözünden de anlaşıldığı üzere örgüt içindeki bu hücre yapılanması üyelerinin çok gizli ve yeminli bir bağlılık ilişkisi içerisinde oldukları, örgüt üyelerinin yaptıkları görüşmelerde devamlı olarak Yürütme organına, Başbakana ve Cumhurbaşkanına karşı bilinçli bir şekilde birbirlerini kışkırttıkları ve yürütme organının silahlı bir müdahale ile ortadan kaldırılması gerektiği hususunda sürekli propaganda yaptığı anlaşıldığından;

     Şüpheli Eren Mumcu’nun üzerine atılı Ergenekon Terör Örgütünün   üyesi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/2 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 
47- Şüpheli Önder KOÇ

a-Savunmaları,

   Savcılık beyanı

   Bursa Askeri Lisesinde ve Kara Harp Okulunda okuduğunu, şu anda bakım teğmeni olarak Bitlis’te görev yaptığını, şüpheliler Mehmet Ali Çelebi, Noyan Çalıkuşu, Hasan Hüseyin Uçar, Eren Mumcu ve Yaşar Tozkoparan’ı tanıdığını diğerlerini tanımadığını, Ergenekon dokümanı ve Türk Silahlı Kuvvetleri içindeki yapılanması hakkında bilgisi olmadığını, Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ı arkadaşı olan Noyan Çalıkuşu’ nun bahsetmesi nedeniyle bildiğini ancak evlerine hiç gitmediğini, Noyan ÇALIKUŞU’na gönderdiği  mesajda televizyondan verilen haberi arkadaşına mesaj olarak çektiğini, Noyan ÇALIKUŞU’nun kendisine gönderdiği mesajda gözaltına alınanların paşa oldukları için onlara bir şey yapılmayacağını düşünerek çekmiş olabileceğini, Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşme de Noyan ÇALIKUŞU’ nun adı geçen şahısları tanıdığını bildiği için kendisine bilgi verdiğini, yine Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede bahsettiği evin boşaltılmasının Balıkesir’de görev yaptığı sırada oturduğu kiralık evin  boşaltılması olduğunu, gözaltına alınan şahıslar ile ilgili haberleri yakından takip etme  sebebinin Noyan ÇALIKUŞU’ nun bu şahısları tanıması ayrıca her türlü vatan meselesine karşı ilgili olması ve araştırmasından kaynaklandığını, Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı görüşmede Kemal AYDIN’a “Abi” şeklinde hitap etmesinin Noyan ÇALIKUŞU’ nun Kemal AYDIN’I çok sevdiğini bildiğinden ve Noyan ÇALIKUŞU’ nun moralinin bozulmaması ve moralini düzeltmek istediğinden kaynaklandığını, Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN’ı hiç görmediğini, Noyan ÇALIKUŞU’na gönderdiği mesajda geçen darbe karşıtları tanımlamasını kendisini darbe karşıtı olarak nitelendirip bir yerlerden nemalanmaya çalışan insanları ifade ettiğini, bu kişilerin, bulundukları yerlerden alınıp yerlerine daha namuslu insanların getirilmesini kastettiğini beyan etmiştir. 

b-Elde Edilen Dökümanlar, 


Şüphelinin kullanımında bulunan  babası Ömer KOÇ’ a ait Ankara ili Keçiören ilçesi Tepebaşı Mahallesi Barut Sokak No:10/6 sayılı ikamette yapılan aramada;


-(43) adet 1-43 arası numaralandırılmış çeşitli markalarda CD,


-(38) adet 1-38 arası numaralandırılmış çeşitli markalarda DVD,


-(6) adet 1-6 arası numaralandırılmış Maxel marka çeşitli ibareli Disket, 


-(1) adet COOLER MASTER marka 2105471109793 seri numaralı bilgisayar kasası bulunarak el konulmuştur.

-(1) adet not kağıdı üzerinde; “*Özgür ŞENER (12.Bölük) Bölüğe III. Sınıfta katıldığında 117 puanı varmış, Jandarma Özel Harekat olmak istiyormuş. Takım Komutanı Üstgm. …… seni bu okuldan atacağım ifadesini kullamış, -40 puanla Nisan ayında atılmış” “Nusret MEMİÇ (4 üncü bölük) 2006-2007 eğitim-öğretim yılında kasıtlı olarak disiplin puanı düşürülmüş” “*Necdet YÜCEL(19. bölük) Babası Cumhuriyet gazetesinde yazılar yazmış, 19 uncu bölükse (Ali ÇAKAY)
bu yılbaşından itibaren disiplin puanı düşürülmeye başlanmış” “Aykut ÖZTÜRK(19. bölük)” “+Atılanlar” yazdığı, arka kısmında ise “*Emrah ERVERDİ Disiplin puanı -30, kredisi 3.400, asker olmak subay olmak isteyen bir Harbiyeli, kısaca hayata askerlikle tutunduğu ifade ediyor, 9 uncu Bölük” “*Önay MAY Kredisi 3.500 civarında, Beden eğitimi ve spordan askeri eğitim sınavlarından sorunu yok, Harp okulunu kaldıramayacak biri değil. 9 uncu Bölük” “*Kur. Yzb. ….’in bölüğündeki 2006-2007 eğitim-öğretim yılında birinci sınıf kısmı, yıla 29 mevcutla başlamış, şu anda söz konusu kısmın mevcudu 20’dir. Yukarıda ismi geçen Emrah ERVERDİ ve Onay MAY da aynı bölüktedir” “*Barışcan ŞAHİN, Erdem GÜRKAN(9. bölük), Baha CANGÖREN (15. bölük), Bayram Burak GÜZELCİK (gönderilen)” yazan doküman olduğu, 
-(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile askeri öğrenci oldukları değerlendirilen (23) kişinin sabit ve cep telefonlarının yazılı bulunduğu ve sonunda denize gidenler İ. G.G., B.D. yazılı doküman olduğu, 
c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:7407’de kayıtlı, 01.07.2008 tarihinde Noyan Çalıkuşu ile yaptığı telefon görüşmesinde; Şüphelinin Noyan Çalıkuşu’na “Oğlum bu ne iş lan, Neriman AYDIN’ ı da  almışlar, Kemal AYDIN, Neriman AYDIN’ ı da gözaltına almışlar” dediği Noyan’ ın  “Vallaha mı diyorsun”  dediği, Önder’ in “Tabi izle hemen aç kanalları da izle” dediği,Noyan’ın “Allah kahretsin isimler doğrumu bak” dediği, Önder’ in de “Evet Neriman AYDIN, Kemal AYDIN gözaltına alındılar oğlum şey işte adliyeye götürüldüler sağlık kontrolünden geçecekler bak bakalım sen” diyerek, şüphelilerin irtibat halinde oldukları Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN’ ın gözaltına alınması nedeniyle tedirgin olduklarının anlaşıldığı, şüphelinin Kemal ve Neriman’ı tanıdığının ve Noyan ile ilişkilerini de bildiğinin açıkça anlaşıldığı,
Tape No:7409’da kayıtlı, 01.07.2008 tarihinde Noyan Çalıkuşu ile yaptığı telefon görüşmesinde; Noyan Çalıkuşu’nun  “durum ne?” dediği, şüpheli Önder’in de  “Oğlum muhtemelen gözaltına aldılar ya şimdi tam benim gazeteci arkadaş varda aramadım da daha muhtemelen ciddi bir soruşturma yani öyle basit bir şey değil bu ya sen takip edemiyon mu olayı ?”  dediği, Noyan’ ın  “Edemiyorum şu an müsait değilim” dediği, şüpheli Önder’ in  “gözaltına alınılan BALBAY alınmış Mustafa BALBAY alındı bi de onu Adli Tıp’a gönderdiler birini Adli Tıp a gidecek te keriman keriman ..şeyle Kemal Abi’yle Neriman Şeyden Haber Yok Şu Anda yani gözaltında hala büyük ihtimalle uzun bir süre kalacaklar” dediği, Noyan’ ın da “Yok yok uzun değil ya uzun olmaz” dediği,  şüpheli Önder’ in “şeye bağlı bugün ki duruma bağlı ortak bugün bi şey çıktı çıktı çıkmadı uzun olacak diye söyleniyor bana benim öyle bir şeyim var” dediği, Noyan’ ın “Fazla olmaz fazla olmaz KANK ben tahmin etmiyom” dediği,Önder’ in “Yani olayda tamamen isimleri yani bunlar bunlar var millet tepki versin diye yani böyle ilerde bu insanlar bi şeyler yapmaya çalışırsa yararlı bi şeyler bunların altında bi şeyler arasın diye millet” dediği, Noyan’ ın “Tabi tabi konuşuruz,ne zaman gelecen buraya” dediği, şüpheli Önder’ in “Cuma –Cumartesi ordayım” dediği, Noyan’ ın da “Tamam Cumartesi akşamı görüşürüz ben Pazar günü yo.. tamam hadi eyvallah” diyerek hafta sonu görüşme planı yaptıkları ve irtibatlı oldukları insanların gözaltına alınmasından dolayı birbirlerine moral verdikleri, 

Tape No:7420’de kayıtlı, 01.07.2008 günü saat 14:43 ‘ de Noyan Çalıkuşu’ na “Simdi sorusturma kapsaminda tolon, eruygur pasalar ato baskani sinan aygün ve söylediklerim gözaltinda evleri 4 saat arandi” şeklinde mesaj çekerek olayları takip edemediğini söyleyen Noyan’ a bilgi verdiği,

Tape No:7421’de kayıtlı 01.07.2008 günü saat 14:50’de Noyan Çalıkuşu’ nun  “Tamam sagol.kardsm eminim ki sorun yok.sadece gozalti.onlara bsy yapamazlr.” diye şüpheli Önder Koç’a mesaj çektiği,

Tape No:7422/7423’de kayıtlı, 01.07.2008 günü saat 14:57’ de Noyan Çalıkuşu’ na “Amaçlari isimleri duyurmak ortak halki isimlere aliskin hale getirmek ve bilimum her kesimi ki bunlar hükümet yanlilari darbe karsitlari inan bana o greenpeace Çiler bile isimlere karsi istemli veya degil cephe alacaklar NE YAPMALİ ACİL BU BOSLUKLAR DOLDURULMALİ” şeklinde mesaj çekerek kendilerine göre etkisiz kaldıklarını düşündükleri yerlere örgüt üyelerinin yerleştirilmesi gerektiğini ifade ettiği tespit edilmiştir.

*Tape Kayıt No:6633 de kayıtlı 26.04.2008 saat:16:38 de sayılı Şahin B. ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal AYDIN’ ın “6 tane kahraman kardeşim var onlarla ders çalışıyorum Türkiye üzerine dersimizi dünya ölçeğinde çalışıyoruz ne yapalım bize de bu iş düştü” dediği anlaşılmıştır. (Kemal AYDIN’ ın Teğmenler Grubu olarak bilinen Mehmet Ali ÇELEBİ, Noyan ÇALIKUŞU, Eren MUMCU, Yaşar TOZKOPARAN ve Önder Koç isimli şahıslarla birlikte ders işlediği anlaşılmaktadır.)

d-Örgütsel İrtibatlar 

Eren MUMCU’nun 20.09.2008 günü Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde;“Gözaltına alınanlardan Noyan Çalıkuşu, Mehmet Ali Çelebi, Önder Koç, Hasan Hüseyin ve Yaşar Tozkoparan’ tanıyorum. Bu şahıslardan Yaşar dışındakiler ile devre arkadaşıyız. Bu şekilde tanırım” şeklinde beyanda bulunmuştur.

Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN’ın Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Önder KOÇ'u da bizim sınıfta üst sınıfta olması nedeniyle aynı ortamları paylaştığımızdan tanıyorum. Bizim birlikte yaptığımız tek şey konuşmak, zaman zaman hafta sonu birlikte çıktığımızda vakit geçiriyorduk” şeklinde beyanda bulunmuştur. 
Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “ÖNDER KOÇ benim devrem ve sınıf arkadaşlarımdır” şeklinde beyanda bulunmuştur. 

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Önder KOÇ'u da Harp Okulu 3. sınıfta aynı sınıfa düşmemizden dolayı tanıyorum. 4. sınıfta da sıra arkadaşım olmuştur. Kendisi ile yürüttüğüm ortak bir faaliyet yoktur”şeklinde beyanda bulunmuştur.

Şüpheli Önder KOÇ’un telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda;

  Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU ile 51 kez görüştüğü, Eren MUMCU ile 13 kez görüştüğü tespit edilmiştir. 

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

   Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Gizli tanık Kıskaç’ın beyanlarında, şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın da aralarında bulunduğu örgütün Kuvayı Milliye uzantısının gizli bir toplantısında genç subaylara örgüt adına rozet takıldığı belirtilmektedir.

Soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Yine soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetlerine sızmaya özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

Bu amaç doğrultusunda hareket eden ve bu amacı gerçekleştirme konusunda Ergenekon Silahlı Terör Örgütütarafından görevlendirildikleri anlaşılan şüpheliler Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun şüpheli Kemal Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda hareket ettikleri, Kara Harp Okulunda okuduğu sırada bir şekilde ulaştıkları şüpheli Mehmet Ali Çelebi’yi örgüte kazandırdıkları, bu aşamadan sonra da şüpheli Mehmet Ali’nin harp okulunda okuyan diğer öğrencilerin örgüte kazandırılması konusunda kilit bir rol oynadığı, bu amaçla samimi olduğu başta soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Önder Koç, Eren Mumcu, Noyan Çalıkuşu, Hasan Hüseyin Uçar ve Yaşar Tozkoparan’ı olmak üzere arkadaşlarını bilge bir kişi olarak tanıttığı şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile tanıştırdığı, sonrasında da şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın yönlendirmesiyle şüpheli Durmuş Ali Özoğlu ile tanıştırılmasını sağladığı, hafta sonlarında ve her fırsatta arkadaşlarını şüpheli Kemal ve Neriman’ın evine getirdiği, bazen de dışarıda buluşmalarını temin ettiği, gizli yapılan bu toplantılarda başta şüpheli Kemal olmak üzere Neriman ve Durmuş Ali’nin Ergenekon Terör Örgütü’nün propagandasını yaptıkları, şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın bir yandan Genelkurmay Başkanlığı ile ortak hareket ettikleri ve yapılan faaliyetlerden Genelkurmay Başkanlığının haberinin bulunduğu konusunda bir hava oluşturdukları, bir yandan da subay adayı askeri öğrencilerle çok yakından ilgilenip onları etkilemeye ve güven kazanmaya çalıştıkları, yapılan bu çalışmaların sonunda adı geçen Kara Harp Okulu öğrencilerinin örgüte katılmalarının sağlandığı, örgüte bu şekilde dahil olan bu askeri okul öğrencilerinin örgütün amaçları doğrultusunda eğitilmeleri konusunda seminer adı altında sık sık gizli toplantılar yapıldığı, askeri öğrencileri Türkiye Cumhuriyetinin yasama ve yürütme organına karşı askeri okul öğrencilerini kışkırtarak yönlendirdikleri, Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu tarafından örgüte kazandırılan şüpheli Önder Koç’un bundan sonra diğer örgüt mensuplarıyla birlikte örgütün amaçları doğrultusunda faaliyette bulunduğu, şüphelinin de içinde bulunduğu örgütün muvazzaf olarak TSK bünyesine katıldıktan sonra da devam eden Harp Okulu içindeki hücre yapılanmasını Mehmet Ali Çelebi’nin Noyan Çalıkuşu’nun yardımı, şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda yönettiği anlaşılmaktadır.  

  Şüphelilerin Kemal ve Neriman Aydın’a okudukları okula ve askeri öğrencilere ait disiplin notuna varıncaya kadar çeşitli istihbari nitelikte bilgi temin ettiği, yasadışı faaliyetlerinin deşifre olmaması için şüphelinin diğer arkadaşları gibi çalışmalarını gizlice yürüttüğü, kendi aralarındaki örgütsel irtibatı sağlamak için sivil kişiler aracılığıyla temin ettikleri isim ve yer kaydı bulunmadığını söyledikleri özel cep telefonu hattı kullandığı, örgüt üyelerinin sızma ve örgütlenme faaliyetlerinin tespit edilmesini önlemek için karşı bir önlem olarak birbirleriyle aralarındaki ilişkileri normal arkadaşlık ve dostluk ilişkisiymiş gibi gösterme çabasına girdiği, askeri okul içinde örgüt faaliyetlerini hücre tipi yapılanma şeklinde sürdürdüğü, oluşan hücre yapılanmasında tüm örgüt üyelerinin birbirlerini tanımadıkları görülmektedir.

Şüpheli Kemal Aydın ve kendisine bağlı olarak çalışan Neriman Aydın tarafından görünüşte Atatürkçü olarak yetiştirildikleri söylenen askeri personel olan şüpheliler gerek dosya içerisinde bulunan telefon konuşmaları, a-mail içerikleri ve alınan ifadelerinde şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın ve hatta Durmuş Ali Özoğlu hakkında övücü takdir edici ifadeler kulanken, diğer taraftan eğitim gördükleri Kara Harp Okulu eğitim sistemini ve bağlı bulundukları komutanlarını aşağılama derecesinde eleştirmektedirler. Bu tablo karşısında askeri personel olan şüphelilerin kendi komutanlarına değil de ismi geçen şüphelilere ve dolayısıyla da örgüte gönülden bağlı oldukları açıkça anlaşılmaktadır. Bu durumda örgütün TSK’ne sızma konusunda elde ettiği ürkütücü başarıyı gözler önüne sermektedir. 

Örneğin Noyan Çalıkuşu ve Eren Mumcu tarafından 20.02.2007 tarihinde şüpheli Neriman Aydın’a gönderilen bir a-mailde; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”, 

Şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından gönderilen diğer bir a-mailde, “sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum”,

Yine şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen a mailde; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde şeklinde takdir, minnet ve saygı dolu ifadeler kullanırken, öte yandan   “Şu zamana kadar benim örnek alabileceğim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gönderilirken kişiliklerinden çok alaverelerle yaptıkları kariyerleri olmasıdır…her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundaki sistemde değişiklik yapıyor. Dolayısıyla Harbiyeliler neyin doğru neyin yanlış olduğunu değerlendiremiyor. Yaptıklarını da inanarak değil yapmak için yapıyorlar “ biçiminde hakaret derecesine varan eleştirilerde bulunabilmektedirler. 

Yine şüpheli Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen a-mailde; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşaları…” ifadeleri kullanılabilmektedir. Bir taraftan her fırsatta TSK’nin emrinde olduğunu ve esas devlet derken orduyu, başkomutan derken Genelkurmay Başkanını kastettiğini iddia eden şüphelinin diğer taraftan kahraman Türk Ordusunun üst rütbeli subayları hakkında kullandığı akılalmaz ifadeler, örgütün TSK hakkındaki gerçek düşüncesini apaçık ortaya koymaktadır. Tek başına bu ifadeler bile şüpheli Neriman ve Kemal Aydın tarafından örgüte kazandırılan askeri personel olan şüphelilerin örgütle ilişkilerini çözebilmek ve örgütün TSK üzerindeki emellerini anlayabilmek adına oldukça anlamlıdır.
Açıklanan tüm bilgi ve belgeler ile bütün soruşturma işlemlerinden şüpheli Önder Koç’un; şüpheliler Şüpheli Kemal Aydın, Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu ile Mehmet Ali Çelebi’nin yönlendirme, emir ve talimatlarıyla Ergenekon Terör Örgütünün Türk Silahlı Kuvvetleri içine sızma faaliyetleri kapsamında Kara Harp okulu içinde hücre şeklinde oluşturulmuş örgütsel bir yapılanma meydana getirdiği ve bu yapılanmayı okuldan mezun olduktan sonra da muvazzaf bir subay olarak görev yapmaya başladığı TSK içinde de devam ettirdiği, şüpheli Noyan Çalıkuşu ile yaptıkları bir konuşmada “zaten yeminlerimizi de bugünler için yaptık” sözünden de anlaşıldığı üzere örgüt içindeki bu hücre yapılanması üyelerinin çok gizli ve yeminli bir bağlılık ilişkisi içerisinde oldukları,örgüt üyelerinin birbirlerine devamlı olarak Yürütme organına, Başbakana ve Cumhurbaşkanına karşı bilinçli bir şekilde kışkırtıkları ve yürütme organının silahlı bir müdahale ile ortadan kaldırılması gerektiği hususunda sürekli propaganda yaptığı anlaşılmakla,

Şüpheli Önder Koç’ un üzerine atılı ERGENEKON terör örgütünün   üyesi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/2 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 
48- Şüpheli HASAN HÜSEYİN UÇAR

a-Savunmaları,

Savcılık beyanı

Bursa Işıklar Askeri Lisesinde ve Kara Harp Okulunda okuduğunu halen teğmen rütbesiyle görev yaptığını, şüphelilerden Kemal Aydın, Noyan Çalıkuşu, Yaşar Tozkoparan ve Mehmet Ali Çelebi’yi tanıdığını, Ergenekon dokümanı ve bunda belirtilen yöntem ve prensipler hakkında Ergenekon yapılanması ve bu yapılanmanın Kontrol Dairesi ve örgütün Silahlı Kuvvetler içine sızma ve örgütlenme çalışmaları hakkında bilgisi olmadığını, Durmuş Ali Özoğlu’ nun sadece “Şifre Çözücü” adlı kitabını okuduğunu, İşçi Partisi genel merkezinde ele geçirilen “Karargah Evleri” adlı belgeden bir bilgisi olmadığını, Kemal Aydın ile Ankara’da Fal Kafede tanıştıklarını aynı yerde farklı tarihlerde iki kez görüştüğünü hiçbir telefon görüşmeleri olmadığını ve bu kişinin maddi ve manevi yardımı olmadığını, Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ın evine hiç gitmediğini, Neriman’ın evinde ele geçirilen evine gelen askeri öğrencilerin isim ve numaralarının bulunduğu anlaşılan belgeyi bilmediğini, Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde; söz konusu partinin kapatılacağı yönünde çıkan haberlerden etkilenerek bir vatandaş olarak şahsi bir kanaatinin oluştuğu, o konuşmada Mehmet Ali Çelebi’nin söz konusu durumda bir suçlu varsa onlar cezasını görür anlamında konuştuğunu, bir resmi güce dayanarak değil o tarihlerdeki şartların maneviyatında oluşturduğu büyük etkilerin bir sonucu olarak bir üzüntü ifadesi olarak sözler söylediğini, gerçekte hiçbir şekilde bir insanın hayatına kast etme niyeti olmadığını, yargı ve hükümeti ele geçirecek bir oluşumun olmadığını bahsi geçen terimlerin mecazi anlamda kullanıldığını hiç kimsenin hayatına kastedilmediğini, Ergenekon Terör Örgütünden haberi olmadığını bu nedenle bunun askeri kanadından bahsetmesinin mümkün olmadığını, Mehmet Ali Çelebi’yi iyi tanıdığı ve bu konularda daha fazla bilgili olduğunu düşünerek bağlantının büyüğü onda dediğini, Hamza Demir’i hiç tanımadığını, Volkan Çelebi’yi de tanımadığını, Mehmet Ali Çelebi’nin abisi Volkan’la babasının Mehmet Ali’nin Kemal Aydın ile görüşmesine derin devlet ilişkisi nedeniyle karşı olduğunu söylediğini bilmediğini Mehmet Ali’nin bunu kendisine söylemediğini, terör örgütü ile bir bağlantısı olmadığını ona göre böyle bir örgüt olmadığını beyan etmiştir.

Sorgu beyanında; 

Terör örgütü ile hiçbir ilgisi olmadığını, şüphelilerden Mehmet Ali Çelebi, Eren Mumcu, Noyan Çalıkuşu, Yaşar Tozkoparan’ı Harp Okulunda beraber oldukları için tanıdığını, Kemal Aydın’ı tanıdığını, Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nu tanımadığını, Kemal Aydın ile Fal Kafe isimli bir kafede sohbet ettiklerini, Kemal Aydın ile Mehmet Ali Çelebi’nin tanıştırdığını, Mehmet Ali Çelebi, Noyan ve kendisi birlikte kafede sohbet ettiklerini, Kemal Aydın ile iki kez aynı kafede görüştüklerini, Kemal Aydın ve Neriman Aydın’ın evine gitmediğini, kendileri ile telefonla görüşmediğini, şüphelilerden Mehmet Ali Çelebi ile yaptığı telefon görüşmelerindeki beyanlarının doğru olduğunu, yaptığı eleştirilerin normal eleştiriler olduğunu beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dökümanlar

Şüpheli Neriman AYDIN’ ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan arama işleminde çok sayıda doküman, ajanda, videokaset, CD ve not kâğıtları bulunarak el konulmuştur. El konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

-(3) adet yazar ismi olmayan kitaplar incelendiğinde, “HİZB-UT TAHRİR TERÖR ÖRGÜTÜ ile ilgili yayınlanan kitaplar” dokümanlar olduğu,  

-(1) adet not kağıdı üzerinde; “*Özgür ŞENER (12.Bölük) Bölüğe III. Sınıfta katıldığında 117 puanı varmış, Jandarma Özel Harekat olmak istiyormuş. Takım Komutanı Üstgm. …… seni bu okuldan atacağım ifadesini kullamış, -40 puanla Nisan ayında atılmış” “Nusret MEMİÇ (4 üncü bölük) 2006-2007 eğitim-öğretim yılında kasıtlı olarak disiplin puanı düşürülmüş” “*Necdet YÜCEL(19. bölük) Babası Cumhuriyet gazetesinde yazılar yazmış, 19 uncu bölükse (Ali ÇAKAY)
bu yılbaşından itibaren disiplin puanı düşürülmeye başlanmış” “Aykut ÖZTÜRK(19. bölük)” “+Atılanlar” yazdığı, arka kısmında ise “*Emrah ERVERDİ Disiplin puanı -30, kredisi 3.400, asker olmak subay olmak isteyen bir Harbiyeli, kısaca hayata askerlikle tutunduğu ifade ediyor, 9 uncu Bölük” “*Önay MAY Kredisi 3.500 civarında, Beden eğitimi ve spordan askeri eğitim sınavlarından sorunu yok, Harp okulunu kaldıramayacak biri değil. 9 uncu Bölük” “*Kur. Yzb. ….’in bölüğündeki 2006-2007 eğitim-öğretim yılında birinci sınıf kısmı, yıla 29 mevcutla başlamış, şu anda söz konusu kısmın mevcudu 20’dir. Yukarıda ismi geçen Emrah ERVERDİ ve Onay MAY da aynı bölüktedir” “*Barışcan ŞAHİN, Erdem GÜRKAN(9. bölük), Baha CANGÖREN (15. bölük), Bayram Burak GÜZELCİK (gönderilen)” yazan doküman olduğu, 

-(1) adet not kağıdı üzerinde, “Hizbut Tahrir –Süleyman, -ulus kiler karşısı girişindeki Türksel Telefoncu Rıza arkadaşı, Keçiören senatoryum konuşma yeri, her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı, aşama aşama hazırlık, “Senin bu kitaba geçmen için 6 ayın var” “Bu iş için hiçbirşey talep etmeyen hocalarımız var” CD ler kalabalık ortamda izleyin” Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazan doküman olduğu,  

-(1) sayfa, 25.12.2007 22:33 gönderi tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Neriman AYDIN’ a gönderdiği mail de; Neriman teyze bunun üzerine ayrılma dilekçesi vermiş babası sanırım iptal ettirmiş belli değil. Emre’nin bölük komutanı ile Emre komutanım bana “seslerini yükselttiler saygısızlık yaptılar alt sınıflarım” demiş, Bölük komutanı “bu normal sen de bana yükseltebilirsin”  diye karşılık vermiş. Yani göndermeyi kafalarına koymuşlar. Bir bölük komutanı böyle saçma konuşamaz tabi maksatlı değilse. Savunmasına şikâyet edenlerin yalanlarını ispatlayacak şeyler yazması kar etmemiş Emre’nin” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

-(1) sayfa 09.08.2006 11.59 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Zübeyde A.’e gönderdiği mailde, ülkeyi yönetenlerin Türk olmadığından bahsederek tehlikeden Türk milletini haberdar edilmesi gerektiğinden bahsettikten sonra “… önderimiz konumundaki insan Kemal AYDIN bey her an bizlere şunu söylemektedir…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

 -(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile askeri öğrenci oldukları değerlendirilen (23) kişinin sabit ve cep telefonlarının yazılı bulunduğu ve sonunda denize gidenler İ. G.G., B.D. yazılı doküman olduğu, 

-(1) sayfa not kağıdı üzerine el yazısı ile, “9 şubattan sonra 15- şubatta emekli edilen karargah subayı M.A. Faruk Çeliğin mecliste danışmanı olarak özel statüyle 4 Milyar lira ile göreve başladı yanınada ordudan müstavi edilen bir binbaşıyı da yanına almış. –Büyüğümüz …gittiğinde bu aracı  …altına sokuyorlar  ve bununla dinleme yapıyorlar M. A.; Karaim Yahudisi Uçuşyolu kanada Oradan F.Gülen’in yanına gidip geliyor. Uçak biletleri incelenirse Fetullaha gidiş yolu” yazdığı, arka sayfasında “Trilya Restoran sahibi= S.Ü. emekli subay tanımı M.Ü., C.Ü. emekli Havacı başçavuş elektronikci (MOSSAD ilişki Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç Süreyya üzmez üzerine kayıtlı” Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç S.Ü. üzerine kayıtlı” yazan doküman olduğu,  

-Üzerinde Paper Note ibaresi bulunan kareli blok not defteri içersinde, “Fuat VEZİROĞLU’ nun kitabı alınacak, Yeniden Kuvayi Milliye Fuat VEZİROĞLU, Osman PAMUKOĞLU” yazdığı,

Başka bir sayfasında, “Tunalı teğmenler 93, 427 43 63, 2. kat 6 numara Pınar Unutulanlar dışında yeni bir şey yok Osman PAMUKOĞLU” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “… M.ali Çelebi 1625 (0505 432 19 40) Tuncer Günay (Nuriye atabey) …. +Hayri Bildik Mehmetçiğe mektuplar” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “1. Cumhurbaşkanımız Mustafa Kemal Atatürk’den 10. Cumhurbaşkanımız Ahmet Necdet SEZER’ e kadar olan Cumhurbaşkanlarımızı asker sivil ayrımı yapılarak yazıldığı”, karşı sayfasında ise, “Rauf Denktaş (Noyan’da Suikast(Çelebi’de, Tehdit (Yeliz’de 3 kitap Çelebi’de Türkiye’nin 5. Cumhurbaşkanı Cevdet Sunay 1968 yılında: Bugünkü okullarda yetişen gençlere ülke yönetimi teslim edilemez…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “HanP.==>karma sistem Amerikan devreciliği bitirdi. Dört sınıf taburda karma birbirlerini tanımadan mezun oldular…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Hamza Demir (1) Mehmet Koçarslan –Tunceli doğ Raina ve Galatasaray adasının işletmesi- PKK ile işbirliğinde İstanbul’u ayakta tutanlardan biri (2) (Paşa) Halen görevde olan bir paşadan – Erdoğan Polat Irak’dan ABD doları getirerek Avro’ya dönüştürüp piyasaya sürüyorlar Paranın %20’sini de Mehmetçik Vakfına verildiğniden de bahsediyor. (3) Edirneli Albay- Oğlu ve gelini teğmen Tayyip Erdoğan hayranı TSK ndan rahatsızlık duyan Bu dönemde TSK nin üst düzeyinin emekli edilerek bunlar dan kurtulacakmış T.C. Devleti Bu 3 Tırı vramış, Bulgaristan’da basılan dolarları kaçak yollarla Türkiye’ye sokuyorlarmış” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli kareli ajanda içersinde; “Devletimizin yeniden sahibi olduğumuzda büyük Türk Milleti olarak yapacaklarımız 10 Temmuz 2005 Çankaya ile başlayıp Türkiye Büyük Millet meclisinin yeniden açılacağından, Anıtkabir özel defterine ilk ziyaret anında yazacaklarım ile devam ettiği, Büyük önder… …Neriman Aydın 12 Şubat 2004” yazdığı,

Neriman AYDIN isimli şahsa ait, LENAVO marka Diz Üstü Bilgisayar içerisinden çıkan, Toshiba marka ve 36091775T seri numaralı hard disk’te  “Belge11.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN adıyla yazılan Mehmet D. isimli şahsın tanıtıldığı ve övücü beyanların yer aldığı 10.08.2007 tarihli belgenin bulunduğu, 

 “Belge 8.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Sazlı Semaver isimli bir programa katılacak olan şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR, Ercüment OVALI, Ali ÖZOĞLU nunda aralarında bulunduğu şahıslar ve konuşulacak konular ile ilgili notların yazılı olduğu,

“emreçelebi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Harbiye ruhunu Harbıyede gecırdıgım 4 yıl boyunca goremedım ..”“Harbıyelılerın MUSTAFA KEMAL' den sonra örnek alabilecek en yakın unsuru bence bölük komutanının davranışlarıdır. Şu zamana kadar benım ornek alabilecegim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gonderılırken kısılıklerınden cok alaverelerle yaptıkları karıyerlerı olmasıdır..” “Her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundakı sıstemde degıssıklık yapıyor. Dolayısıyla Harbıyelıler neyın dogru neyın yanlıs oldugunu degerlendıremıyor. Yaptıklarınıda inanarak degıl yapmak için yapıyorlar.” şeklinde beyanlarının yer aldığı, 

“harbiye.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Hepimiz Kemaliz,Hepimiz  Türk’üz” Yürüyüş Kararı sayılamadığı Harbiye’nin yetiştirdiği Teğmen de nasıl bir komutan olmaktadır yada olacaktır, takdiri Yüksek Makamlarınıza bırakıyoruz.” “Yüksek Lisans ve Doktora Tezlerini  tavukçuluk, arıcılık , su ürünleri üzerinde yaparak nasıl bir Harbiye eğitimi aldığının   trajikomik örneklerini sunmaktadır…” şeklinde beyanların yer aldığı,

“mali.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “…Hepimiz Kemaliz Hepimiz Türküz yürüyüş kararı izne tabidir. Normal olan Türk diline saygı neredeyse takdir konusu halini almıştır. Üst rütbedeki birçok komutan Atatürk adını ağzına almamaktadırlar…Askeri eğitim birçoğu kalıplaşmış, zamanı geçmiş, günümüzün ihtiyaçlarından uzak programlardan oluşmakta ayrılan zaman verimli geçmemektedir...Harbiyede korku kültürü lider yetiştiremez, liderliğini ispat etmiş çok  yönlü komutanlar Harbiye de bulunmalıdır…   Taburumuzdaki kimi kurmay subayımız ise bizlerin onur ve şerefini ufacık bile olsun düşünmeyerek bizlere karşı hakaret dolu sözler sarf edebilmekte Harbiyelileri geliştirmektense kendi bireysel çıkarları için her türlü fedakarlığı yapmakta olup Harbiyelilere sürekli onur kırıcı cezalar vermektedir...Verilen konferanslara harbiyelilerin ilgisi! Videoda nettir. Bunda yoğun programlarda savrulmalarının da etkisi vardır.” İfadelerinin bulunduğu,

 “konferansta uyuyan harbiyeliler.DAT” isimli video dosyası içerisinde; Harp Okulu öğrencilerinin konferanslarda uyurken çekilen görüntülerin bulunduğu, görüntü kaydının “mali.doc” isimli belgede Kara Harp Okulunun eğitim sistemi hakkında ileri sürülen iddiaları doğrulamak için çekildiği, 

“YAZI-1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs. temin edilen belgelerin bulunduğu 105 sayfadan ibaret belgede:

-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:h033223@kho.edu.tr] isimli e-posta adresinden 09.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzecim, … Bir Harbiyeli olarak diğerleri gibi kendimi milli konularda eksik hissediyorum. Bana birkaç kaynak gönderebilir misiniz? …Saygıdeğer Kemal Amcama çok selamlarımı iletin.” şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman Aydın tarafından 09.10.2006 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi…Evet çalışmalar son hızla devam ediyor, Türk Milletinin feraseti, ve Tanrı vergisi hasletleri bizlere  her gün yeni mucizeler  yaşatıyor. Bunları gördükçe daha fazla heyecan ve yüksek oranda enerjimizle çalışmalarımıza devam ediyoruz, canım Teyzesi.  Bir kaç gün önce biz de Kemal Amcanla senden söz ettik… Sen öyle bir insanla tanıştın ki, seni her konuda yetiştirecek, geleceğe hazırlayacak engin bir bilginin sahibidir kendisi. Zaten böyle olduğu için bizlere önderlik yapmaktadır… Bayramdan sonra Kemal amcan bir hafta sonunu sana ayırmak istiyor... Ne zaman müsait olursan beni arayabilir söyleyebilirsin Teyzesi...” ifadelerinin bulunduğu,
-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:noyan.selda@gmail.com] isimli eposta adresinden 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde beyanların yer aldığı,

30112007136.jpg, DSCF1625.JPG, DSCF1626.JPG, DSCF1631.JPG, DSCN1177.JPG, DSCN1179.JPG, DSCN1183.JPG ve P1000835.JPG isimli resim dosyaları içerisinde; yer ve zamanı belli olmayan bir toplumsal gösteri yürüyüşü ile şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsın mezuniyet töreninde çekilmiş fotoğrafların olduğu,

07 NOLU CD içerisinde;  “Bel1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs.temin edilen belgelerin yer aldığı 130 sayfadan ibaret belgenin olduğu,

-Neriman Aydın tarafından 10.01.2007 tarihinde ismail / adana isimli şahsa gönderilen e postada; “…Büyüğümüz bir müthiş Türk olup, bize 4.5 yıldır Önderlik yapmaktadır. Türk Mİlletinin oylarıyla Türkiye Büyük Milleti Meclisi hükümetlerine kavuşanların 10 kasım 1938 saat 9:06 dan beri hiristiyan ve yahudi emheryalist düşmanlarımızla işbirliği yaparak TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNE TÜRK MİLLETİNE MUSTAFA KEMAL ATATÜRK'E TÜRKİYE'YE  TÜRK ORDUSUNA TÜRK BAYRAĞINA ihanet edenleri ve arkalarındaki düşmanlarımız israili amerikayı ingiltereyi ve avrupa birliği ülkelerinin üzerimizdeki işgal emellerini durdurmak ve Devletimizin iradesine sadece Mustafa Kemal Atatürk'ten  ve Türk milletinden emir alan Türk Milletinin evlatlarını hakim kılmak için  büyük bir mücadelinin öncüsüdür Büyüğümüz. 

Ne MİT'in ne Ordunun ne CIA nın ne Mossad'ın ne MI5 in ne alman istihbaratının adamı değildir, mason değildir. Hiç bir siyasi teşkilatın derneğin vakfın sivil toplum kuruluşlarının üyesi değildir.  Türk Milletine mensuptur M Kemal Atatürk'ten emir almaktadır.  İlahi manada emirleri Yüce Allah'tan ve sevgili Peygamberimiz Hz Muhammed'ten  almaktadır…Davamız Türkiye Cumhuriyetini kaybetmemek davasıdır... ihaneti cezalandırmak davasıdır...” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşalar  alt rütbedeki  Atatürk neferi subaylar tarafından saf dışı bırakılırsa emperyalist halim ne olur diye tereddüt ettiğinden Türkiye'ye vurmayı geciktirmişlerdir... Yoksa Türk Milletini sindirmeyi çoktan başarmışlardır... hem de Atatürk'e sövdürerek…İstanbul'dan misafirlerimiz vardı, Şifre Çözüldü Kitabının yazarı Ali Özoğlu Bey...  Sabahladık... ama ne sohbet Teyzesi... 10 gün öncede Kemal Amcan Karadeniz de özel bir TV kanalında 1 saat konuştu, yalnız o konuştuktan sonra programı yayından kaldırdılar, bütün Karadeniz ayakta...” eklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta; ““Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. Onun içindir ki, ulusal yayın kuruluşlarında şimdilik program yapmasını milletimizin geleceği için sakıncalı görmekteyiz benim Sevgili kardeşim.. Türk Milletini bu güzellikten yoksun bırakmamaktır  tüm emelimiz, amacımız . Onun içindir ki  bugünlerde bir tv programı kendisine  sizin de bizim de engel olamayacağımız zararlar verebilir. Ama aynı düşüncenin neferleri olarak sizler, Büyüğümüzün yerine ortak tespit ve düşüncelerimizi tv programlarına katılarak milletimize duyurabilme fırsatlarınız olursa bunlar milletimizin geleceğini emin ellerde gördüğümüzün işaretleri olacaktır…Biz sizin de tv yayınlarına çıkmanızı  sakıncalı görmekteyiz…Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir…Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok… yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır…  ” ifadelerini bulunduğu,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 20.02.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır… Türk Yurdu içerisinde, oluşturulmak istenen "etnik ekalliyet" kümeleri, büyük bir ihanetin pençesindedir ve Sevr Antlaşması'nın önümüzdeki günlerde önümüze konulması ile, büyük bir oyunun parçaları olmaktan geri kalamayacaklardır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını  dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”  şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman Aydın tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi, Büyüğümüzle görüştüm pazar günü müsait sizlerle görüşecek, aklınıza takılan, sizi rahatsız eden tespitleriniz, sorularınız varsa yazmayı unutmayınız...Bilgilenmek istediğiniz her konuyu da ayrıca not ederseniz, sizler için hepimiz için çok daha faydalı olacaktır…biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla  hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..Büyüğümüz Kemal Aydın bey adına teyzeniz olarak  sevgilerimizi gönderiyoruz ...  ” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 06.03.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzeciğim, Cuma günü ile ilgili olarak sizin ve Büyüğümüzün ve Selda‘ nın isimlerini yazdırdım. Sizleri Atamızın mezun olduğu Harbiye de görmekten, sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum. ” şeklinde beyanların yer aldığı,

19 nolu Cd içinde; DSCF1597.JPG, DSCF1631.JPG, DSCF1681.JPG ve PICT0056.JPG isimli  resim dosyaları içerisinde şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin mezuniyet töreninde çekilen fotoğraflarının bulunduğu saptanmıştır.

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun, Maxtor marka hard disk üzerinde yapılan incelemede; “taslak hükümet SON 4 EN SON İNŞALLAH.doc” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde; operasyon kapsamında göz altına alınan Eren MUMCU, Hasan Hüseyin UÇAR, Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU isimli şahısların müdafiliğini yapan Avukat Yusuf ERİKEL’in Başbakan olarak gösterildiği ve çeşitli şahısların bakan olarak yazıldığı bir kabine listesinin oluşturulduğu görülmüştür.

c- Telefon görüşmeleri; 

Tape No:7198’de,
23.06.2008 günü saat 22:50’de Mehmet Ali Çelebi ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Mehmet Ali’nin “işte böyle durumlar, nasıl neyi ne görüyorsun, geleceği nasıl görüyorsun” dediği, Hasan Hüseyin’in “Valla geleceği güzel görüyorum ya böyle”  dediği, Mehmet Ali’nin “Mesaj verdim zaten ya 2 ay” dediği,  Hasan Hüseyin’in “Hıım şerefsizler bugün anlaşma...belli olmayan bi tane arkadaş çıkmış şeye, onu o onu zaten geçtim onu, hep yapacaktı, onu yapacaklarından eminim artık alıştık ona ...dan da, Iııı yok Atatürk ün yaptığı sonradan getirdiği şeyler falan filan diye konuşmuş ya AKP başkan yardımcısı, hayvanoğlu hayvan” dediği, Mehmet Ali’nin “konuşsunlar daha iyi ya şu an” dediği,  Hasan Hüseyin’in “Amerika’da konuşuyor, Amerika’da konuşuyor, itoğlu itin çocuğu sen kimi kime şey yapıyorsun” dediği, Mehmet Ali’nin “Önemli değil mi , bizim için o Amerika’da adam öldürmek daha kolay, sen hiç merak etme, oranın yarısı sokaklarda yatıyor, verirsin 100 doları, onlar şimdi kaçacaklar oralara ama, asıl orda öldürmek daha kolay, merak etme sen” dediği, Hasan Hüseyin’in “yani bilmiyom da, hayvanoğlu hayvanlar şeyini iyice ortaya koydular ya herşeyini, diyo ki AKP kazanırsa diyo, bu diyo ki benim çocuğum bunlar diyor tamam mı, Amerika da dedi aynı şeyi, Condalina Rice da dedi, abi Avrupa Birliği de dedi, aynı şeyler, bunları benim oğlum diyor tamam mı, ben peydahladım bunları diyor” dediği, Mehmet Ali’nin “şimdi tabi aynen öyle, şimdi zaten onu korumaya gelmediler mi, dünyanın en büyük orospusu, İngiliz orospusu gelmedi mi, haç takmadı mı, O geldi, İsrail’den geldiler, Amerika’dan geldiler, korumaya çalışıyorlar ama bu iş bitti yani, kalem kırıldı, sıkıntı yok tamam mı” dediği, Hasan Hüseyin’in “Evet kalemi kırdılar, doğru diyosun” dediği,  Mehmet Ali’nin  “Yani, iş bitti o zaman sıkıntı yok” dediği, Hasan Hüseyin’in  “Yani, onu görüyorum ve gülüyorum bi de öyle, bıyık altında pis pis gülüyorum” dediği, Mehmet Ali’nin “Ne yaptın, şey ol yani, bu psikolojik şeyde diri ol” diyerek yürütme organını devirmeye yönelik yasadışı bir eylemin planlandığı ve beklendiğinin anlaşıldığı,

Aynı konuşmanın devamında; Hasan Hüseyin’in “Yok neymiş biz çıkarmış, işte şey çıkarmışız, yargıçları ele geçirecez, hükümeti şöyle yapacaz falan filan, bunla ilgili bi şey kurulmuş falan filan, ha böyle bi şey vardı eminim de vardır ama, ya kalkıp ta bunu böyle, oraya düşürenleri de asmak lazım, bizde de adam var demek ki yani, bizim içimizde de hainler var demek ki yani” sözleriyle Silahlı Kuvvetler içinde Devletin tüm yasal kurumlarını kendi istedikleri gibi etkileyebilecek gizli yapılanmaların olduğundan ve bu tür yapılanmaları dışarı sızdıranların hain olarak adlandırılıp öldürülmelerinden söz edildiği, Mehmet Ali’nin “Her yerde var da” dediği, Hasan Hüseyin’in “En çok hainin üretildiği ülke olduk” dediği, Mehmet Ali’nin “Evet evet” diyerek onayladığı, Hasan Hüseyin’in “Demek ki bizim, hah biz affeder miyiz, biz kırarız içimizde bunları bi kafalarını kopartırız, yani çok kuş var, onların kafalarını kopartırız, harp okulunda da çok kuş vardı”  diyerek kendileri gibi düşünmeyen Türk Silahlı Kuvvetleri mensuplarını dahi feda etmeyi düşündükleri ve Harp Okulundaki öğrencilik yıllarında benzeri davranışlar içinde olduklarının anlaşıldığı, Mehmet Ali’nin “Tabi tabi hiç merak etme sen” diyerek onayladığı, Hasan Hüseyin’in “Ama Çelebi’m, o oluşumun bi kalkması lazım bi ayağa” dediği, Mehmet Ali’nin “Sadece o deyil, sadece o deyil” dediği, Hasan Hüseyin’in “O deyil tabi de yani bi şeylerin değişmesi lazım ya” dediği, Mehmet Ali’nin “Mutlaka değişecek ...” diyerek ülkede meşru ve seçilmiş yürütme organına karşı bir kalkışmayı planlayıp zamanını beklediklerinin anlaşıldığı,

     Hasan Hüseyin’in bu görüşme sırasında Mehmet Ali’ye, yıllıkçılar olarak adlandırdığı matbaada çalışan bazı mensuplarla yaptığı konuşmayı aktararak “Ben iddiaya girdiydim matbaanın şey tasarım işiyle, bir yıl sonra bu adamları kanında boğacaz diye”  dediğini, onların “abi nerden biliyonuz ya, bunu herkes demeye başladı bu aralar” dediğini, kendisinin “kim dedi, Mehmet Ali Çelebi söyler başka kim söylecek”  demesi üzerine onların şaşkınlıklarını “çocuklar dondu böyle, abi siz Çelebi abiyi nerden…” diyerek ifade ettiklerini, kendisinin “dedim bırak Allahını seversen ya, siz beni tanımıyonuz daha, beni Çelebi abinize sorun, bağlantının büyüğü onda dedim ... onu sümürün, seni sömürecez deyin dedim o zaten anlar dedim tamam mı” dediğini beyan ettiği, Mehmet Ali’nin “Tabi canım gerekli herşeyi yaptık ta, yardımları yaparız” diyerek örgüte adam kazandırma, eğitme, yetiştirme ve yönlendirme hususunda uzman olduğunun anlaşıldığı, bu diyalogun tamamına bakıldığında şüpheli ve bağlantılı örgüt üyelerinin yürütme organına karşı şiddet ve kan dökme de içeren hareket ve planlamalar içinde olduklarını açıkça beyan ettikleri, hücre tipi olduğu anlaşılan bu yapılanmada grupların birbirlerini ve irtibatlarını bilmedikleri ve izolasyona dikkat edildiğinin ortaya çıktığı, örgütün bu hücre yapılanmasında şüpheli Mehmet Ali’nin yönlendirici lider pozisyonunda olduğunun açıkça anlaşıldığı, belirtilen bu konuşmanın devamında Hasan Hüseyin’in Mehmet Ali’den  övgü ve hayranlıkla söz ederken “Şey yapıyo, su akıyor ...sun, kap küçük olur büyük olur ama doldursun adam, tabi dolduran, bak doldurdun biri huzur dolduruyor içini, hiç moralini bozmuyon, canını sıkmıyon” dediği Mehmet Ali’nin de “He su akıyor dolduracaklar, dolduran dolduruyor, dolduran dolduruyor ...” diyerek onayladığı, ayrıca şüpheli Mehmet Ali’nin şüpheli Hasan Hüseyin’e yönlendirici lider pozisyonuna kendisinin de hazırlıklı olması için “O işlere hazırlan sen ha, psikolojik harekat, halkla ilişkiler” dediği, Hasan Hüseyin’in “Tabi yani o, kesinlikle yani adamları çok önemli ya, adam nolursa olsun şimdi bi hikaye var anlattım ben sana, adam şey yapmış gemileri yakmış demiş şimdi, yenecez inşallah, hiç bir dakika dahi, endişem şüphem yok” diyerek hazır olduğunu ifade ettiği ve tarihten bir örnekle gemileri yakıp ordusunu başarıya mecbur bırakan komutanı örnek alarak örgütsel amaçlarına ulaşmada kararlılık içinde olduğunun ve bunu adeta bir savaş olarak gördüğünün anlaşıldığı, konuşmanın bir yerinde şüpheli Mehmet Ali’nin şüpheli Hasan Hüseyin’e  “Şimdi koruyorlar, biz şaha kaldıracaz ha, ona göre plan yap, şimdi koruyorlar varlığı, biz de şaha kaldıracaz ona göre, tamam mı şaha kaldıracak planlar yapacaksın, yani öyle varlığı korumıyacaz sadece anladın mı” dediği, şüpheli Hasan Hüseyin’in “Tabi canım tabi” diyerek onayladığı ve devamında “Biz kanımızın asilliği ile övünen insanlardanız Çelebi, onun bize yüklediği görevin büyüklüğünün de farkındayız, onu yapabilecek kudretin bizim mevcudiyetimizde olduğunun da farkındayız” dediği, şüpheli Mehmet Ali’nin “Farkındayız hazırlan....” diyerek bir araya geldiklerinde gizlice planladıkları açıkça anlaşılan yasa dışı eylem veya eylemlere hazır olduklarını belirttikleri, Harp Okulundaki adam kazanma ve kadrolaşma çalışmalarıyla belli bir düzeye geldiğini ifade ettiği konuşmasında şüpheli Mehmet Ali’nin kendi örgütsel amaçlarına uygun Harbiye yapılanmasını konuştukları kısımda şüpheli Hasan Hüseyin’e “Harbiye şöyle olacak ... Şimdi Harp okulu, öyle bir yer olacak ki ..., şimdi Orgenerali bilmem ne hepsi gelecek, orda Harbiyeliler öyle fikirler sunacaklar ki onlar bi şeyler kapacaklar, öyle bir yer haline geldi. Yani, o bizim şeyimiz olacak o tamam mı. Zamanında hani Harbiye’ye sorulurmuş ya bazı şeyler” dediği, Hasan Hüseyin’in de “Tabi, perde yeni açılacak. Harbiye zaten öyle olması gerekmiyor mu Çelebi. Cumhurbaşkanı seviyesine gelip ne demiş, çocuklar bu ülkeyi nasıl yönetecez demiş adam ya” dediği, şüphelilerin öğrencilik dönemlerinden beri sürdürdükleri kadrolaşma çalışmaları sonucu Devlet ve TSK geleneklerine aykırı ve farklı bir Harp Okulu ve Silahlı Kuvvetler yapılanmasını hedeflediklerinin anlaşıldığı, şüpheli Mehmet Ali’nin “Neyse onları düzeltiriz onları merak etme. Bitirdik onları sen hiç merak etme” dediği, şüpheli Hasan Hüseyin’in de “Onlar kolay onlar başındaki adamı düzeltti miydi. Köşe noktalarına adam gibi adam koydun muydu, onlar harbiyelileri uçururlar” şeklinde karşılık vererek üst düzey kadrolaşmasını tüm Harp Okuluna ve Silahlı Kuvvetler’e hakim olabilmek için hedef olarak belirledikleri, konuşmanın devamında “Yavaş yavaş saplıyorlar bıçağı, yalnız gavurlar da işi biliyor, sapladığında kemiğe dokunduğu anda biz dönüyoz adamın kafasını kesiyoz” dediği, şüpheli Mehmet Ali’nin de “Kesiyoz aynen öyle” dediği, şüpheli Hasan Hüseyin’in “Yani, işte o pisliğinde o kanında boğulacaklar” diyerek amaçlarına ulaşmak için kan dökülmesini dahi göze aldıkları, örgüte adam kazandırma yöntemi olarak hedef kişinin birden yadırgamaması için acele etmeden yavaş yavaş eğitilmesi ve  aile yakınlarının da ihmal edilmemesi gerektiğini belirttikleri ve o an için şüpheli Hasan Hüseyin’in kardeşi ile ilgili aralarında geçen konuşmada “Onu zaten öğretiyoruz ya yavaş yavaş, dur sen öyle ya bir anda verdin mi şey yapar, morfin etkisini çok çabuk gösterir, yavaş yavaş, yavaş yavaş. Yavaş yavaş olacak. Bizim üniversitedeki kalemiz olacak. Yakınlarımızı kontrol etsek Türkiye biter ya” dediği, şüpheli Mehmet Ali’nin de “Yavaş yavaş, onu tamam mı. Aman ha, zaten yakınlarımızı. Tabi canım tabi, adam her kapısının önünü süpürse diyor ya” dediği,  yine şüpheli Hasan Hüseyin’in Mehmet Ali’ye karşı hissettiği derin bağlılığın işareti olarak “Yooo hayır ben sana hiç bir zaman öyle demem, hah sokarsan da, (laf sokmaktan sözediyor) ben bilirim ki yaptığım bişey vardır, benim göremediğim bişey vardır, sen benden önce görmüşsündür.”  sözlerini sarfettiği, Mehmet Ali’nin “bundan önce vermediler Mehmetçiğe doğru bilgileri vermediler. Türkiye bu halde mi olurdu ya. İnsafsızlar, aldıkları maaşı hak etmediler. Yaa, neyse bu işler, hepsini halledeceğiz. Halledecez ne yapalım, yapamayanların yerine biz daha çok yapacaz, yapanları yapamayanların yerine yapanları getirecez” dediği, Hasan Hüseyin’in de “Tabi vermedi de adamlar, duruşu değişti duruşu duruşu, adamlar içtimaya çıktığın zaman duruşu değişti böyle, 15 ay ne demek ya 15 ay, sen adamı vatan haini de yaparsın, en kaliteli vatansever de yaparsın, zaten 15 ayda yapıyor, öbür adam 15 ayda yapıyor işte, beynini yıkıyor. Yapmayı öğretecez ama kesinlikle yılmayacaz, usanmayacaz, bıkmıyacaz” diyerek Türk Silahlı Kuvvetlerinin kendilerini yetiştiren eğitim sistemini ve eğitim verenleri hiç tasvip etmeyip sistemi ve kadroları kökten değiştirmeyi planladıkları,  

     Hasan Hüseyin’in Mehmet Ali’ye duyduğu bağlılık ve hayranlığı anlatmak için “Sen güzel şeyler yazıyorsun, bize sadece okumak düşüyor, yani sen o kadar güzel şeyler yazıyorsun. Ben çok yani her şeyi bir kenara bırak yani vatan millet sevgisini, kesinlikle onu ayrı. Ama Çelebi’nin güveni benim için dünyanın en önemli şeylerinden biri ve ben o güvene layık olmaya çalışıyorum tamam mı. Çok değerli bir adamsın gözümde çok büyüksün. Ben o değere layık olduğum anda o saygıya layık olduğum anda zaten ben diyorum ki ben zaten yapacağımın en iyisini yapıyor olacam onun için uğraşıyorum yani. Gönlüm gözüm senin en yüksekte olduğunu biliyor tamam mı hiç orda bir şey yok ben biliyorsun benim çekinmem kimseden. İşte biliyorsun gözümüzde de gönlümüzde de on numarasın yani hiç. Ne yerin değişir ne de değerin değişir yani.” dediği, devamında da “Adamlar, başımızdaki adamlar ama onları değiştireceğiz onların da gidecek.” dediği, Mehmet Ali’nin “Yani bir ara buluşalım gene sen ne hiç şey yapmıyorsun ya, bu Cuma buluşalım” dediği, Hasan Hüseyin’in “Cumartesi” demesi üzerine “Cuma Cumartesi buluşalım hangisiyse”  diyerek bir süredir aksattıkları rutin toplantılarının planını yaptıkları bu diyalogdan da Mehmet Ali’nin toparlayıcılık rolü olduğunun anlaşıldığı, 
    Mehmet Ali Çelebi’nin “Hadi bakalım mutlaka komando ol. Zaten senin görevlerin özel olacak ya. Senin görevin özel olur merak etme sen.” dediği, Hasan Hüseyin’in “Canavar timler canavar timler var böyle onların ...” dediği, devamında da “Bunu yapıcam diyip te yapamayacak çok adam da tanırım ama o sorun değil biz bize verilenin en iyisini yapacaz diyorum. Gittiği yere kadar gider Allah'a çok şükür gitmediği yerde de eğer bana uymuyorsa da ha o kadar da şey yapmam yani ama bilmiyorum yani. Yani ama dediğim gibi amaç vatana en iyi hizmet etmek”  diyerek timlerde görev alma düşüncesini ifade ettiği, Mehmet Ali’nin de “Onu tartışacaz onu konuşacaz o dediklerini biraz konuşacaz. Şu düşünceni biraz konuşmamız lazım. Onu Cuma Cumartesi artık. Yani ona da evet o öyle de orda itirazlarım olacak. Bir konuşalım belki dur.” sözleriyle şüpheli Hasan Hüseyin’in, örgütün kadrolaşma amaçlarına aykırı olduğu anlaşılan üyelerinin çatışma bölgesinde görev yapma isteğini tadil etmeyi amaçladığı, Mehmet Ali’ye bağlılık duygusu içindeki şüpheli Hasan Hüseyin’in de “Kardeşim sen itiraz ediyorsan vardır bir bildiğin, yorum yapmıyorum” diyerek teslimiyet gösterdiği, daha sonra “O küçük Dikili dedikleri bir belde var Belediye Başkanı tutuklandı işte teröriste şey yolladığı için bizim İlçe Jandarma Komutanı tutuklamış mesela teröriste şey yolladı ya. Onu tutukladılar işte o şerefsizin çocuğunu ama aynısını Baydemir'e yapamıyorlar işte o da biraz da orda da konuşmak lazım.” dediği, Mehmet Ali’nin “Tamam o onu yukardan hallederler az kaldı, toplu hepsi toplu.” diyerek kararlaştırdıkları yasadışı bir hareket sonrası toplu tutuklamalar planladıkları,  konuşmanın sonunda Hasan Hüseyin’in “Tekrar o şeyi de hafta sonu işini de ben ayarlarım sana mesaj atarım” dediği Mehmet Ali’nin “He ayarla” diyerek hafta sonu planladıkları toplantıyla ilgili tekrar teyitleştikleri, 

Tape No:7247’ de, 30.07.2008 günü saat 18:42’te Mehmet Ali Çelebi ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Hasan Hüseyin’in “Kapatma davası açıklandı, güvendiğimiz adamlar da fos çıktı, yargıya güvenimiz de fos çıktı diyorum, sadece hazine yardımından kesiyolar” dediği, Mehmet Ali’nin  “Sen moralini bozma boşver o moral bozacak bi husus değil tamam mı” dediği, Hasan Hüseyin’in “Noyan’ın haberini okudum gazetede de, valla canım sıkıldı benim ya, fotoğrafın yanına Kemal amcanın fotoğrafını koymuşlar da üzüldüm yazık ya” dediği, Mehmet Ali’nin “Oku ne olacak bişey yok ya sıkıntı yok sen merak etme, o konuda canını sıkma diyom. Ya onlar hepsi herkes cezasını görür merak etme tamam mı.” diyerek parti kapatma davasının kapatmayla sonuçlanmamasının kendilerinde hayal kırıklığına neden olduğu ve kapatılmayan partinin veya kapatma kararı vermeyen yargı mensuplarının da cezalandırılmasını düşündüklerini belirttikleri, 

Tape No:7183 de, 25.05.2008 günü Saat:14:03'de M. Ali ÇELEBİ’nin Hasan Hüseyin UÇAR ile yaptığı görüşmede özetle; Hasan Hüseyin UÇAR’ın; “…Ya koşturuyoruz dayımın oğlu….Yakın akraba bide başkada kimsesi yok … gençler le biz uğraşıyoruz bide buranın Beykozdan düğünleri biraz … masraflı oluyor” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “…Yapma ya sen jandarmasın halledersin her türlü, Ya sen(in) … GATA dan tanıdığın varmı …”, Hasan Hüseyin UÇAR’ın; “GATA dan tanıdık var, … tanıdık derken benim Mahmut diye bir arkadaş varda o ders çalışıyordur şuanda, Sen GATA da mısın şuanda,”dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “Yok GATA ile ilgili işimiz varda bilgi almamız lazım biraz” Hasan Hüseyin UÇAR’ın; “Ya yüzde yüz şey yapmam hani güvenebileceğim bir adamım yok” dediği, anlaşılmıştır.

d-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli Eren Mumcu’nun Savcılıkta alınan ifadesinde; “Gözaltına alınanlardan Noyan Çalıkuşu, Mehmet Ali Çelebi, Önder Koç, Hasan Hüseyin (soyadını hatırlamıyor) ve Yaşar Tozkoparan’ı tanıyorum. Bu şahıslardan Yaşar dışındakiler ile devre arkadaşıyız. Bu şekilde tanırım. Yaşar ile aramızda ise okuldan 3 yıl fark vardır, onu da okuldan tanırım.” dediği,

Şüpheli Yaşar Tozkoparan’ın savcılıkta alınan ifadesinde; “Hasan Hüseyin Uçar'ı Noyan komutanın arkadaşı olması nedeniyle onun yanında görmüştüm o şekilde tanıyorum. Biz bu kişilerle ortak herhangi bir faaliyet yürütmedik.” dediği,

Şüpheli Mehmet Ali Çelebi’nin savcılıkta alınan ifadesinde; “Hasan Hüseyin Uçar benim devrem ve sınıf arkadaşımdır.” dediği, 

Şüpheli Noyan Çalıkuşu’nun savcılıkta alınan ifadesinde; “Hasan Hüseyin Uçar'ı Harp Okulunun başlarında ismen tanıyordum. Daha sonra 3. sınıfa geçtiğimizde aynı binada bulunmamızdan dolayı ve arkadaşım Mehmet Ali Çelebi’nin samimi arkadaşı olması dolayısıyla tanıyorum. Kendisi ile yürüttüğüm ortak bir faaliyet yoktur.” dediği,

Şüpheli Önder Koç’un Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Gözaltında bulunan şahıslardan Mehmet Ali Çelebi, Eren Mumcu, Yaşar Tozkoparan, Noyan Çalıkuşu, Hasan Hüseyin Uçar’ı tanırım.” dediği tespit edilmiştir. 

Şüpheli Hamza Demir’in Emniyette verdiği ifadede; “Kemal Aydın isimli şahıs kendisinin yanına birkaç tane gencin geleceğini söylediğini, kahvede olup olmadığını sorduğunu, gelecek olan bu şahısların yanına geleceklerini, bu şahısları ağırlamasını, onlara ikramda bulunmamı söylediğin, kendisinin de yaklaşık bir ay kadar önce Ankara’da Konur-2 sokak isimli adreste bulunan Buluş Çay Salonu isimli yerde Kemal Aydın’ın bahsettiği şahıslar ile görüştüğünü, Kemal Aydın isimli şahsın yanına gelecek şahısların ne için geldiklerini, ne hakkında konuşacakları hakkında bir şey söylemediğini, kendisine bu şahısların neden yanına geldikleri sormadığını, sadece bu şahıslarla oturup çay içeceğini söyleyerek buluştuklarını, kahvehaneye yanına gelen şahısların isimlerini bilmediğini, şahıslarla kahvede oturup sıradan bir muhabbet ettiklerini, zaten akşam üzeri olduğu için fazla oturmadıklarını, bu görüşmelerinde şahıslar ile tanıştıklarını, gelen şahısların kendilerini Harbiye Askeri Okulunda okuduklarını söylediklerini,  ancak şahısların gerçekten burada okuyup okumadıklarını bilmediğini, Kemal Aydın isimli şahsın vasıtası ile bu gelen şahıslarla tanıştığını, bu görüşmelerinden başka bir amacı olmadığını, bu şahıslar ile görüşmesinin illegal bir amacı olmadığını, sadece Kemal Aydın’ın misafirleri olduğu için ağırladığını, Kemal Aydın görevini yap derken misafirlerini ağırlaması için söylediği bir söz olduğunu, kendisine “görevimi yapıyorum” derken misafirlerini ağırladığını, kendisini mahcup etmediğini söylediğini, bunun dışında bu şekilde konuşmalarının her hangi bir amacı olmadığını, her hangi bir kimse görev vermediğini, görevden kastettiği şahısların ağırlanması konusu olduğunu, bunun dışında her hangi bir amaçlarının olmadığını beyan etmiştir.

Şüpheli Hasan Hüseyin UÇAR’ın telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda; şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile 351 kez, Kemal AYDIN ile 2 kez, Noyan ÇALIKUŞU ile 7 kez görüştüğü tespit edilmiştir.
e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Gizli tanık Kıskaç’ın beyanlarında, şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın da aralarında bulunduğu örgütün Kuvayı Milliye uzantısının gizli bir toplantısında genç subaylara örgüt adına rozet takıldığı belirtilmektedir.

  Soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Yine soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetlerine sızmaya özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

Bu amaç doğrultusunda hareket eden ve bu amacı gerçekleştirme konusunda Ergenekon Silahlı Terör Örgütütarafından görevlendirildikleri anlaşılan şüpheliler Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun şüpheli Kemal Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda hareket ettikleri, Kara Harp Okulunda okuduğu sırada bir şekilde ulaştıkları şüpheli Mehmet Ali Çelebi’yi örgüte kazandırdıkları, bu aşamadan sonra da şüpheli Mehmet Ali’nin harp okulunda okuyan diğer öğrencilerin örgüte kazandırılması konusunda kilit bir rol oynadığı, bu amaçla samimi olduğu başta Noyan Çalıkuşu olmak üzere soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Hasan Hüseyin Uçar, Eren Mumcu, Önder Koç, ve Yaşar Tozkoparan’ı bilge bir kişi olarak tanıttığı şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile tanıştırdığı, şüpheli Hasan Hüseyin Uçar’ın Kara Harp Okulunda Ergenekon Silahlı Terör Örgütübünyesinde meydana getirilen ve başında Mehmet Ali Çelebi’nin bulunduğu hücre yapılanmasında yeraldığı, sonrasında da şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın yönlendirmesiyle şüpheli Durmuş Ali Özoğlu ile tanıştırılmasını sağladığı, hafta sonlarında ve her fırsatta arkadaşlarını şüpheli Kemal ve Neriman’ın evine getirdiği, bazen de dışarıda buluşmalarını temin ettiği, gizli yapılan bu toplantılarda başta şüpheli Kemal olmak üzere Neriman ve Durmuş Ali’nin Ergenekon Terör Örgütü’nün propagandasını yaptıkları, şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın bir yandan Genelkurmay Başkanlığı ile ortak hareket ettikleri ve yapılan faaliyetlerden Genelkurmay Başkanlığının haberinin bulunduğu konusunda bir hava oluşturdukları, bir yandan da subay adayı askeri öğrencilerle çok yakından ilgilenip onları etkilemeye ve güven kazanmaya çalıştıkları, yapılan bu çalışmaların sonunda adı geçen Kara Harp Okulu öğrencilerinin örgüte katılmalarının sağlandığı, örgüte bu şekilde dahil olan bu askeri okul öğrencilerinin örgütün amaçları doğrultusunda eğitilmeleri konusunda seminer adı altında sık sık gizli toplantılar yapıldığı, Türkiye Cumhuriyetinin yasama ve yürütme organına karşı askeri okul öğrencilerini kışkırtarak yönlendirdikleri, Mehmet Ali Çelebi’nin çalışmaları sonucu örgüte kazandırılan şüpheli Hasan Hüseyin Uçar’ın bundan sonra diğer örgüt mensuplarıyla birlikte örgütün amaçları doğrultusunda aktif olarak faaliyette bulunduğu, şüphelinin de içinde bulunduğu örgütün muvazzaf olarak TSK bünyesine katıldıktan sonra da devam eden Harp Okulu içindeki hücre yapılanmasını Mehmet Ali Çelebi’nin Noyan Çalıkuşu’nun da yardımıyla ve şüpheli Kemal ile Neriman Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda yönettiği anlaşılmaktadır.  

  Şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın’a okudukları okula ve askeri öğrencilere ait istihbari nitelikte bilgi temin ettiği, bu çalışmaları nedeniyle örgütteki üstlerinin takdirini kazandıkları, örneğin şüpheli Neriman Aydın’ın Durmuş Ali Özoğlu ile yaptığı bir telefon konuşmasında; “Çelebi çok önemli bir bilgi verdi, onu kaleme alacağım. Alıyorum, bir iki sayfa tutacak ablası. Kahramanım, ona sana gönderdiğimiz en son Harbiye ile ilgili şeye ekleyeceğiz, ama çok dehşet bir şey, rezalet yani rezalet. Yani ne sen duy ne de ben söyleyim. Rezalet bir şey, belki de biliyorsunuzdur” şeklinde ifadeler kullandığı, faaliyetlerinin deşifre olmaması için çalışmalarını gizlice yürüttüğü, kendi aralarındaki örgütsel irtibatı sağlamak için sivil kişiler aracılığıyla temin ettikleri isim ve yer kaydı bulunmayan özel cep telefonu hattı kullandığı ve bunu diğer arkadaşlarına da sağlamaya çalıştığı, örgüt üyelerinin sızma ve örgütlenme faaliyetlerinin tespit edilmesini önlemek için karşı bir önlem olarak birbirleriyle aralarındaki ilişkileri normal arkadaşlık ve dostluk ilişkisiymiş gibi gösterme çabasına girdiği, askeri okul içinde örgüt faaliyetlerini hücre tipi yapılanma şeklinde sürdürdüğü, oluşan hücre yapılanmasında tüm örgüt üyelerinin birbirlerini tanımadıkları,  örneğin şüpheli Hasan Hüseyin Uçar’ın kendisinden alt devre oldukları anlaşılan askeri öğrencilerle aralarında geçen bir konuşmada; şüpheli Mehmet Ali Çelebi ile irtibatlı ve etkisi altında olan öğrencilerin Mehmet Ali Çelebi ile Hasan Hüseyin Uçar’ın birbirleriyle tanıştıklarını ve bağlantı içinde olduklarını farkına vardıklarında şaşkınlık yaşadıklarının bizzat şüpheli Hasan Hüseyin Uçar tarafından ifade edildiği,  şüpheli Mehmet Ali’nin de bunu onayladığı görülmektedir. 

TSK içinde muvazzaf subay olarak görev yapan şüphelilerin, şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın, Durmuş Ali Özoğlu’nun talimatları doğrultusunda örgüt üyelerini aşama olarak öncelikle komando olma ve daha sonra bu özelliklerinin yardımıyla Özel Kuvvetler Komutanlığına sızma yönündeki teşviklerini yerine getirmek için azami gayret sarfettiği, kendisinde de oluşan bu bilincin örgüt üyelerinde oluşturulması için azami özen gösterdiği ve kayıtlı konuşmalardan ve şüphelilerin ifadelerinden açıkça anlaşılmaktadır.

Şüphelinin diğer şüphelilerle aralarında geçen konuşmalarda Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerinden olan Yasama ve Yürütme organını cebren ortadan kaldırmanın bir gereği olarak sürekli bu konularda yorum ve değerlendirmeler yaptığı, bu bağlamda terör örgütünün kendi görüş ve düşüncelerine aykırı siyasi parti ve görüşlere karşı son derece tahammülsüz, şiddet içerikli konuşmalar yaptığı, demokratik seçimle iktidara gelmiş yürütme organını ve faaliyetlerini sürekli tahkir edip aşağıladığı ve kendisinde oluşturulan ihanet içinde olduğu kabulünden hareketle karşı eylem ve yasadışı girişim arayışında olduğu, bu bağlamda Mehmet Ali Çelebi ile yaptığı ve yukarıda yazılı bir telefon konuşmasında kendileri gibi düşünmeyen herkesin ve TSK mensuplarının bile kafalarını koparmaktan söz ettiği tespit edilmiştir.

Şüpheli Kemal Aydın ve kendisine bağlı olarak çalışan Neriman Aydın tarafından görünüşte Atatürkçü olarak yetiştirildikleri söylenen askeri personel olan şüpheliler gerek dosya içerisinde bulunan telefon konuşmaları, a-mail içerikleri ve alınan ifadelerinde şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın ve hatta Durmuş Ali Özoğlu hakkında övücü takdir edici ifadeler kulanken, diğer taraftan eğitim gördükleri Kara Harp Okulu eğitim sistemini ve bağlı bulundukları komutanlarını aşağılama derecesinde eleştirmektedirler. Bu tablo karşısında askeri personel olan şüphelilerin kendi komutanlarına değil de ismi geçen şüphelilere ve dolayısıyla da örgüte gönülden bağlı oldukları açıkça anlaşılmaktadır. Bu durumda örgütün TSK’ne sızma konusunda elde ettiği ürkütücü başarıyı gözler önüne sermektedir. 

Örneğin Noyan Çalıkuşu ve Eren Mumcu tarafından 20.02.2007 tarihinde şüpheli Neriman Aydın’a gönderilen bir a-mailde; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”, 

Şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından gönderilen diğer bir a-mailde, “sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum”,

Yine şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen a mailde; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde şeklinde takdir, minnet ve saygı dolu ifadeler kullanırken, öte yandan   “Şu zamana kadar benim örnek alabileceğim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gönderilirken kişiliklerinden çok alaverelerle yaptıkları kariyerleri olmasıdır…her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundaki sistemde değişiklik yapıyor. Dolayısıyla Harbiyeliler neyin doğru neyin yanlış olduğunu değerlendiremiyor. Yaptıklarını da inanarak değil yapmak için yapıyorlar “ biçiminde hakaret derecesine varan eleştirilerde bulunabilmektedirler. 

Yine şüpheli Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen a-mailde; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşaları…” ifadeleri kullanılabilmektedir. Bir taraftan her fırsatta TSK’nin emrinde olduğunu ve esas devlet derken orduyu, başkomutan derken Genelkurmay Başkanını kastettiğini iddia eden şüphelinin diğer taraftan kahraman Türk Ordusunun üst rütbeli subayları hakkında kullandığı akılalmaz ifadeler, örgütün TSK hakkındaki gerçek düşüncesini apaçık ortaya koymaktadır. Tek başına bu ifadeler bile şüpheli Neriman ve Kemal Aydın tarafından örgüte kazandırılan askeri personel olan şüphelilerin örgütle ilişkilerini çözebilmek ve örgütün TSK üzerindeki emellerini anlayabilmek adına oldukça anlamlıdır. 

Açıklanan tüm bilgi ve belgeler ile bütün soruşturma işlemlerinden şüpheli Hasan Hüseyin Uçar’ın; şüpheliler şüpheli Kemal Aydın, Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu ile Mehmet Ali Çelebi’nin yönlendirme, emir ve talimatlarıyla Ergenekon Terör Örgütünün Türk Silahlı Kuvvetleri içine sızma faaliyetleri kapsamında Kara Harp okulu içinde hücre şeklinde oluşturulmuş örgütsel bir yapılanma meydana getirdiği ve bu yapılanmayı okuldan mezun olduktan sonra da muvazzaf bir subay olarak görev yapmaya başladığı TSK içinde de devam ettirdiği, şüpheli Eren Mumcu ile Noyan Çalıkuşu’nun yaptıkları bir konuşmada “zaten yeminlerimizi de bugünler için yaptık” sözünden de anlaşıldığı üzere örgüt içindeki bu hücre yapılanması üyelerinin çok gizli ve yeminli bir bağlılık ilişkisi içerisinde oldukları, örgüt üyelerinin birbirlerine devamlı olarak Yürütme organına, Başbakana ve Anayasanın 104. maddesi gereği Başkomutanları olan Cumhurbaşkanına karşı bilinçli bir şekilde kışkırtıkları ve yürütme organının silahlı bir müdahale ile ortadan kaldırılması gerektiği hususunda sürekli propaganda yaptıkları anlaşılmakla,

Şüpheli Hasan Hüseyin Uçar’ın üzerine atılı ERGENEKON Terör Örgütünün   üyesi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/2 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

49-Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN

a-Savunmaları,

Savcılık beyanında;

2002 yılında Kuleli Askeri Lisesini kazandığını, 2006 yılında mezun olduğunu, Kara Harp Okulu Komutanlığına katıldığını, halen eğitimine 3.sınıf öğrencisi olarak devam ettiği, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsoruşturması kapsamında haklarında soruşturma ve kovuşturma yürütülen şahıslardan sadece Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN'ı tanıdığını, bu şahıslarla geçen yıl Kasım ayında Noyan ÇALIKUŞU komutanı vasıtasıyla tanıştığını, Noyan ÇALIKUŞU ile de 2006 yılında Kara Harp Okuluna katıldıktan sonra çok kitap okuduğundan önce Eren MUMCU'yla tanıştığını daha sonra Noyan'la tanıştığını, kendisinin 1. sınıfken onların 4.sınıfta okuduğunu, aynı bölükte fakat farklı sınıflarda olduklarını, Noyan’ ın kendisine “Kemal Bey diye birisi var Atatürk ve tarih hakkında bilgilere sahip onunla tanışmak ister misin?” dediğini kendisinin de kabul ettiğini, geçen yıl Kasım ayında Kurtuluş'ta bulunan evine kendisini davet ettiğini, kendisinin Noyan'ın ailesi ve Kemal AYDIN’ la orada iftar yemeği yediğini, kendisinin Noyan komutanı aradığında Ankara Kızılay'da Buluş isimli kafede oturduklarını, kendisinin de gelmek istediğinde yanlarına gelmelerini söylediklerini, kendisinin de gittiğini, hafta sonları izne çıktığında o kafeye gidip görüştüğünü, Neriman AYDIN' ın evine hatırladığı kadarıyla 3-4 kez gittiğini ama kalmadığını, kendisinin de donanımlı bir komutan olmak için bunların sohbetlerine katıldığını, Kemal AYDIN'ı Kızılay'da müfettişlik yapan biri olarak tanıdığını, üniversite mezunu olup olmadığını bilmediğini, Neriman AYDIN' nın da üniversite mezunu olduğunu zannetmediğini, bu kişilerle sohbetlere katılmasının nedeni bu kişilerin Atatürk'e farklı bir açıdan bakmaları olduğunu, Örneğin Kemal AYDIN "Allah istese herkesi hidayete erdiremez miydi" şeklindeki bir ayetten Atatürk'ün laik devlet anlayışını buradan çıkardığını, komutanlarının anlattıklarından ve okuduğu kitaplardan farklı bir yorum getirdiğinden bu kişilerin sohbetlerini sevdiğini, sohbetlere giderken okuldan tek başıma Noyan komutanıyla buluşarak gittiğini, bu dönemde Noyan ve Eren’ in okuldan mezun olup sınıf okulunda Teğmen olarak görev yaptıkları döneme ilişkin olduğunu, Kemal ve Neriman AYDIN’la okul dönemi boyunca yani 2008 yılı mayıs ayına kadar görüştüğünü, konuşmalarında herhangi bir yönlendirmeleri olmadığını, 18.09.2008 günü yapılan operasyon neticesinde yakalanan şahıslardan Noyan ÇALIKIŞU, Eren MUMCU, Önder KOÇ ve Hasan Hüseyin UÇAR dışındakileri tanımadığını, Önder KOÇ'u da üst sınıfta olması nedeniyle aynı ortamları paylaştıklarından tanıdığını, birlikte yaptıkları tek şeyin konuşmak, zaman zaman hafta sonu birlikte çıktıklarında vakit geçirmek olduğunu, Hasan Hüseyin UÇAR'ı Noyan komutanının arkadaşı olması nedeniyle onun yanında gördüğünü o şekilde tanıdığını, bu kişilerle ortak herhangi bir faaliyet yürütmediğini, herhangi bir görev almadığını, örgütsel dökümanlarla ilgili bilgisinin bulunmadığını ve bu belgeleri görmediğini, kendisinin  Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN’la aynı ortamda bulunduğunu, Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN'la herhangi bir akrabalığının, yakınlığının olmadığını, kendisini Noyan ÇALIKUŞU’nun tanıştırdığını, 

Dosya içinde bulunan iletişim tespit tutanaklarının incelenmesinde yapmış olduğu görüşmelerden:

Tape No:7177, 16/05/2008 günü şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ'nin şüpheli Yaşar'ı aradığı görüşmede; görüşme içinde geçen B.S.’ nin Mehmet Ali ÇELEBİ'nin mezun olduğu bölükte öğrenci olduğunu, Tabur Komutanının bilgisayarında tam hatırlamadığı bir şeyler bulduğu için ceza verdiklerini, Mehmet Ali ÇELEBİ' nin alt sınıflarıyla İlgilenen bir kişi olduğundan bu ceza durumuyla ilgilenebilir diye söylediğini, görüşme içinde geçen atamamanın ne olduğunu bilmediğini,

Tape No:7178 ve 7179 numaralı tapelerde şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ'nin kendisine mesajla anlatmasını İstediği olayın ne olduğunu tam olarak hatırlamadığını, kendisine şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin okulda olan her tür olayla ilgili bilgi vermesi konusunda talimat vermediğini ancak kendileriyle görüştükleri için başlarına bir iş gelip gelmediğini öğrenmek için kendisine sorduğu zaman kendisine bilgi verdiğini, telefonda anlatmamasının sebebinin de olayın önemsiz olması olduğunu, telefonunun dinlediğini düşünmediğini,

Tape No:7221 numaralı tapede, 25.05.2008 günü saat: 13.03'te şüpheli Noyan ÇALIKUŞU'nun Yaşar Tozkoparan’ı aradığı görüşmede, geçen "değişecek mi" diye sorduğu sorunun okul içinde bazı arkadaşlarının ceza almaları konusunda olduğunu, Noyan'ın “Adamlar devleti çökertmeye çalışıyorlar... işte bizde onu bekliyoruz. Yani bizde çalışlarımızın ürününü görmek istiyoruz” şeklindeki konuşmasıyla kendi konuşması arasında irtibat kuramadığını, onun için cevap vermediğini,

Tape No:7412 numaralı tapede 01.07.2008 günü saat 20.43’te şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun Yaşar TOZKOPARAN'ı aramasıyla yapılan görüşmede; şüpheli Noyan ÇALIKUŞU'nun bahsettiği Aslı abla dediği kişinin herhalde şüpheli Kemal AYDIN'ın kızı olduğunu, kendisinin bu görüşmeyi ilk tutuklamaların olduğu gün yaptığını o sırada İzmir'de kampta bulunduğunu, görüştüğü kişiler olduklarından ne olduğunu öğrenmek için Noyan'ı aradığını, Noyan’ ın beyanın da geçen kimin sonunun geldiğini Noyan'a sorulması gerektiğini,

Tape No: 7229 numaralı tapede, 21.07.2008 günü saat 16.38'de yapılan görüşmeyi İzmir Urla'da askeri eğitim kampındayken hafta sonu İzmir'de şüpheli Noyan komutanının Selçuk'ta yanına gittiğinde Neriman AYDIN'la yaptığı görüşme olduğunu, önce Noyan’ ın, Neriman AYDIN'la görüştüğünü sonra telefonu kendisine verdiğini, kendisinin görüştüğünü, bu görüşme Neriman AYDIN' ın tahliyesinden sonra olduğu için suçlu olup olmadığını bilmediğini, Devletin kurumlarının terör örgütü dediği ERGENEKON'la ilgili bunların ilişkili olup olmadığım öğrenmek için görüştüğünü, orada Neriman AYDIN' ın anlatımları üzerine "evet alçaklar" şeklinde cevap vermesinin nedeni Neriman AYDIN'ı tanıdığını, bu kişinin tahliye edilmesinden sonra terör örgütüne üye olduğunu düşünmediğinden uğramış olduğu haksızlıktan dolayı ağzından alçaklar şekilde söz çıktığını, Neriman'ın "eve de gelmeyin ha bak sakıncalısınız" şeklindeki sözünün yorumunu yapamayacağını,

Tape No:7250 numaralı tapede Yaşar TOZKOPARAN'ın Mehmet Ali ÇELEBİ'yi aradığı görüşmede; şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’yi şüpheli Noyan komutanının arkadaşı olarak geçen sene Kasım Aralık aylarından itibaren dışarıda tanıdığını, onun tanıştıklarında teğmen olduğunu, kendisinin 3. sınıf olduğunu, Harbiyenin içinde hiyerarşi olduğunu, bunun dışında başka bir yönlendirmeden bahsetmediklerini, emir komuta 3.sınıflara geçtiğinden Mehmet Ali Çelebi ile bu şekilde konuştuklarını, şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ'nin herhangi bir ekibinin olmadığını, kendisinin görüşüp konuştuğu sohbet ettiği A.A., S.A.isimli arkadaşlarıyla aynı görüşleri paylaşıp tartıştığını, bu arkadaşlarla birlikte izne çıktıkları için bu arkadaşlarından ekip diye bahsettiğini, ekiple buluşup buluşmadığını neden sorduğunu bilmediğini, orada şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ'ye abi diye hitap etmesinin samimiyetten dolayı olduğunu, Harbiye'de normalde üst devrelere komutanım dendiğini ancak samimi oldukları için üst devrelere abi diye hitap etiğini,

Tape No:7233 numaralı tapede şüpheli Noyan ÇALIKUŞU'nun şüpheli Yaşar TOZKOPARAN'ı aradığı görüşmede; 30 Ağustos'da Zafer Bayramı kutlandığını bildiğini, bahçeden neyi kastettiğini bilmediğini, kendisinin 30 Ağustos’ da normal törene gideceğini, onun 30 Ağustos’la neyi kastettiğini anlamadığını, telefonun dinlendiğini de bu gözaltına alman şahıslarla Noyan’ın sık sık görüşmesinden dolayı düşündüğünü,

Tape No:7216 numaralı tapede şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ'yi şüpheli Yaşar TOZKOPARAN'ın aradığı görüşmede; bu görüşmeyi 21 Ağustosta Ankara'ya gittiğinde Mehmet Ali ÇELEBİ'yle yaptığını, kendisinin şüpheliler Neriman ve Kemal AYDIN’la irtibatını bilen arkadaşlarının onlarla ilgili sorular sorduğunu, kendisinin de şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ kadar yakın tanımadığından çok iyi cevap veremediğini ifade etmiştir.

Sorgu beyanında;

Suçlamaları kabul etmediğini, terör örgütü ile bir ilgisini olmadığını, Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile komutanları olan Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU aracılığı ile tanıştığını, kendileri ile birlikte Salon Buluş Kafede görüştüklerini, bazen de Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU ile evlerine gittiklerini, evlerine gittiklerinde Kemal AYDIN kendilerine Atatürk’ün dünya görüşü, devlet anlayışı, askerlik ile ilgili görüşlerini, anılarını anlattığını, farklı bir bakış açısı ile anlattığını, diğer şüphelilerden Mehmet Ali ÇELEBİ, Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU komutanları olması nedeniyle tanıdığını, Hasan Hüseyin UÇAR’ı da bir kez gördüğünü, Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nu tanımadığını, Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN gözaltına alındıktan sonra Kemal AYDIN’ ın tutuklandığını, daha sonra evine gittikleri diğer şüphelilerle aralarında bu konuda telefon görüşmeleri yaptıklarını, bu şahsın haksız yere tutuklanmış olabileceğini konuştuklarını, şüphelilerden Mehmet Ali ÇELEBİ, Noyan ÇALIKUŞU, Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmelerinin doğru olduğunu ifade etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN’ın ikamet adresi olan Mersin ili Osmaniye Mah. 81040 sokak 
No:4 K:3 sayılı adresinde yapılan aramalarda;

-(1) adet MAXTOR marka MCJBACBQA4323F seri numaralı 40 Gb harddisk,

-(1) adet Samsung marka SN:SOE9J1JLA04788 seri numaralı 160 Gb harddisk,

-(1) adet Everest marka siyah renkli Usb Bellek,

-(1) adet TOGERE marka Usb Bellek,

-(1) adet LEXAR marka 128 Mb hafıza kartı,

-(93) adet 1-93 arası numaralandırılmış çeşitli markalarda CD,

-(1) adet Sony marka 282095515006404 seri numaralı Laptop bilgisayar,


-(11) adet 1-11 arası numaralandırılmış çeşitli markalarda disket,


-(1) adet Motorola V220 model 35300601715043 seri numaralı cep telefonu,

-(1) adet 0203060488998 seri numaralı sim kart,

-(3) adet 1-3 arası numaralandırılmış not kağıtları,

-(1) adet 20 sayfası el yazısı ile yazılmış kareli defter bulunarak el konulmuştur.

Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN’a ait SONY VAIO marka bilgisayar içerisinden çıkan FUJITSU marka, seri numarası K41KT7B293SK olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede “$REFKLF1.docx” isimli bir MSword dosyası tespit edilmiştir. MSword dosyası incelendiğinde “Bir genç Mustafa Kemal’e sorar; Gençliğin ideali ne olacak? Mustafa Kemal cevap verir “Türklükten başka ideal mi olur?” şeklinde başlığa sahip olduğu, yazının sonunda ise operasyon kapsamında göz altına alınan “NERİMAN AYDIN” isimli şahsın isminin yer aldığı, yazının devamında ise Kıbrıs ile ilgili olduğu değerlendirilen resimler ve yazılar olduğu,

El konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

(1) adet üzerinde Maxima yazılı ajanda incelendiğinde; 

Ajandanın 2.Sayfasında; Doğu PERİNÇEK başlığı altında; CIA elemanıdır, kendi çevresinde oluşturduğu 500 kişilik kadro ayda 5 Milyar para almaktadır, yürüttüğü siyaset maddi açıdan emperyalist devletlerce desteklenmektedir. Mustafa Kemal’e “Burjuva Kemal” diye alenen yıllarca sövmüştür. Şimdi Milliyetçilik yapmaktadır, 1987 yılında PKK kamplarını ziyareti sırasında fotoğrafları vardır, kontrollü siyaset içerisindedir, 1992 de PKK’nın Şırnak’a yaptığı baskın sırasında “Türklük Fırat’ta Boğuldu” demiştir. 

Ajandanın 8.sayfasında; 68 yıldır Türkiye ihanete uğramaktadır. (TSK)

30 Ağustos 2006 milattır. Doğrularımızın kurbanı olmamalıyız……, Bu savaşta siyasetin şartlarını biz belirleyeceğiz. İhanet edenlerin sayısı bizim TSK’ne bakış açımızı değiştirmez.

Ajandanın 11. sayfasında; “Şifre Çözüldüyü hatim et” yazdığı, ajandanın geri kalan sayfalarında el yazısıyla yazılmış Tarih dersi notları olduğu,

3 numarası verilen not kağıdında; Cem ERSEVER  1972’li ist alanda çok iyi işler başardı. PKK’nın belini büken unsurdur. Jandarma Çiller, kendisini ist. Birleştirme projesinde başa getirecem diyor. İstifa ediyo, devlet tarafından ort. Kald. Yazdığı,

Mete SAYAR
1992 ‘de tug. K. Nusaybin Şırnak Batman’da isyan başlatmıştı. Başarılı olsaydı, Rusyaya askeri ateşe olarak gitti. Şimdi Türkiye dışında yaşıyo yazdığı görülmüştür.

1 ve 2 numarası verilen not kağıtlarında ise; el yazısıyla yazılmış, siyasetçilerin ve çeşitli şahısların söylemiş olduğu sözlerin olduğu  görülmüştür,

Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen ABS Alçı ibareli koyu renkli ajandada yapılan incelemede; ırkçılığı öven ibareler bulunduğu ve ırkçılığı inkar etmenin Tanrıyı inkar etmek olduğu, bir Türk ve Türklük hareketi yaratılacağı, bununlar ilgili bir teşkilat oluşturulacağı, Devlet eli dışında yapılmış tüm eğitim kurumlarının kapatılacağı, kadınlara kısa da olsa askerlik mecburiyeti koyulacağı, Turancılığı kendi Megalo İdeaları olarak benimsedikleri, günümüz siyasetinin anlayışının bozukluğu, emperyalist odaklara karşı mücadele etmenin gerekliliği ve bunun için izlenecek olan yöntemler, önemli toplantılar yapılacağı ve katılımcıların üst aramalarının yapılacağı, bir yemin metni hazırlanacağı ve bu büyük mücadeleye katılmak isteyen herkese bu yeminin yaptırılacağı, yemine uymayanların konumuna ve görevine bakılmaksızın davadan uzaklaştırılacağı, kendi kadrolarını kendilerinin yetiştirecekleri, her türlü bilgiyi öğretecekleri ve davalarına sahip çıkacak kadrolar oluşturacakları, ordu, istihbarat ve dışişleri kurumlarının ulusalcı kadrolarla donatılarak ulusalcı anlayışın yerleştirileceği, konularında el yazısı ile alınmış notlar ve bu hususlarda yorumlar bulunduğu görülmüştür. 

Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen lacivert kaplı içerisinde el yazmalı notların bulunduğu telefon rehberi ile ilgili yapılan incelemede; telefon rehberinin arasından çıkan el yazısı ile yazılmış sarı renkli not kağıdında “İçişleri bakanlığının 12-27 tarihleri arasında Fransa’da faaliyet gösteren C.I.E.O papazlarına Samsun’dan başlayarak tarihi büyük Ermenistan gezisine izin verilmiştir yazdığı, not kağıdının arkasında, Samsun, Tokat, Amasya, Erzincan, Erzurum, Kars, Ağrı, Diyarbakır, yalnız o tarihte Ağrı’da görevli bulunan Jand. Alay Komutanı Veli Küçük bu geziyi Ağrı’da yaptırmamıştır. Bakan İ. S.” İbarelerinin yazılı olduğu görülmüştür.
Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen “TÜRKİYE ARTIK BİZİM KONTROLÜMÜZDE” başlıklı bilgisayar çıktısında yapılan incelemede; ülkeye ihanet edenlerin icraatlarının vatan topraklarını satanların  ve kadrolaşmalarının Kuvayı Milliye tarafından izlendiği ve gereğinin yapılacağı gibi konularla birlikte, Başbakan Recep Tayip Erdoğan ile Genelkurmay Başkanı Org.Yaşar Büyükanıt’ın yaptığı görüşme metni olduğu iddia edilen yazı ve bu yazıda Başbakan ve Genelkurmay Başkanı arasındaki gergin ortam ve konuşmaların bulunduğu, metnin sonunda ise “bu cennet vatana ihanet edenler ve ihanetin en küçük halini bile o küçük beyinlerinden geçirenler şunu çok iyi bilmelidir ki Kuvayı Milliye asla unutmaz… Asla Affetmez!” ibaresinin yazılı olduğu tespit edilmiştir.

Yine şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen Abdullah Öcalan ve Doğu Perinçek’in birlikte terör örgütü üyeleri ile tokalaşırken çekilmiş ve 1-2-3 şeklinde numaralandırılmış bilgisayar çıktılarının olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Neriman AYDIN’ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik  Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan arama işleminde çok sayıda doküman, ajanda, videokaset, CD ve not kâğıtları bulunarak el konulmuştur. El konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

-(3) adet yazar ismi olmayan kitaplar incelendiğinde, “HİZB-UT TAHRİR TERÖR ÖRGÜTÜ ile ilgili yayınlanan kitaplar” dokümanlar olduğu,  


-(1) adet not kağıdı üzerinde; “*Özgür ŞENER (12.Bölük) Bölüğe III. Sınıfta katıldığında 117 puanı varmış, Jandarma Özel Harekat olmak istiyormuş. Takım Komutanı Üstgm. …… seni bu okuldan atacağım ifadesini kullamış, -40 puanla Nisan ayında atılmış” “Nusret MEMİÇ (4 üncü bölük) 2006-2007 eğitim-öğretim yılında kasıtlı olarak disiplin puanı düşürülmüş” “*Necdet YÜCEL(19. bölük) Babası Cumhuriyet gazetesinde yazılar yazmış, 19 uncu bölükse (Ali ÇAKAY)
bu yılbaşından itibaren disiplin puanı düşürülmeye başlanmış” “Aykut ÖZTÜRK(19. bölük)” “+Atılanlar” yazdığı, arka kısmında ise “*Emrah ERVERDİ Disiplin puanı -30, kredisi 3.400, asker olmak subay olmak isteyen bir Harbiyeli, kısaca hayata askerlikle tutunduğu ifade ediyor, 9 uncu Bölük” “*Önay MAY Kredisi 3.500 civarında, Beden eğitimi ve spordan askeri eğitim sınavlarından sorunu yok, Harp okulunu kaldıramayacak biri değil. 9 uncu Bölük” “*Kur. Yzb. ….’in bölüğündeki 2006-2007 eğitim-öğretim yılında birinci sınıf kısmı, yıla 29 mevcutla başlamış, şu anda söz konusu kısmın mevcudu 20’dir. Yukarıda ismi geçen Emrah ERVERDİ ve Onay MAY da aynı bölüktedir” “*Barışcan ŞAHİN, Erdem GÜRKAN (9.bölük), Baha CANGÖREN (15. bölük), Bayram Burak GÜZELCİK (gönderilen)” yazan doküman olduğu, 


-(1) adet not kağıdı üzerinde, “Hizbut Tahrir –Süleyman, -ulus kiler karşısı girişindeki Türksel Telefoncu Rıza arkadaşı, Keçiören senatoryum konuşma yeri, her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı, aşama aşama hazırlık, “Senin bu kitaba geçmen için 6 ayın var” “Bu iş için hiçbirşey talep etmeyen hocalarımız var” CDler kalabalık ortamda izleyin” Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazan doküman olduğu, 


-(1) sayfa, 25.12.2007 22:33 gönderi tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Neriman AYDIN’ a gönderdiği mail de; Neriman teyze bunun üzerine ayrılma dilekçesi vermiş babası sanırım iptal ettirmiş belli değil. Emre’nin bölük komutanı ile Emre komutanım bana “seslerini yükselttiler saygısızlık yaptılar alt sınıflarım” demiş, Bölük komutanı “bu normal sen de bana yükseltebilirsin”  diye karşılık vermiş. Yani göndermeyi kafalarına koymuşlar. Bir bölük komutanı böyle saçma konuşamaz tabi maksatlı değilse. Savunmasına şikayet edenlerin yalanlarını ispatlayacak şeyler yazması kar etmemiş Emre’nin” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


-(1) sayfa 09.08.2006 11.59 gönderi tarihinde Neriman AYDIN’ ın Zübeyde A.’e gönderdiği mailde, ülkeyi yönetenlerin Türk olmadığından bahsederek tehlikeden Türk milletini haberdar edilmesi gerektiğinden bahsettikten sonra “… önderimiz konumundaki insan Kemal AYDIN bey her an bizlere şunu söylemektedir…” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 


 -(1) sayfa A4 kağıdı üzerine el yazısı ile askeri öğrenci oldukları değerlendirilen (23) kişinin sabit ve cep telefonlarının yazılı bulunduğu ve sonunda denize gidenler İ. G.G., B.D. yazılı doküman olduğu, 


-(1) sayfa not kağıdı üzerine el yazısı ile, “9 şubattan sonra 15- şubatta emekli edilen karargah subayı M.A. Faruk Çeliğin mecliste danışmanı olarak özel statüyle 4 Milyar lira ile göreve başladı yanınada ordudan müstavi edilen bir binbaşıyı da yanına almış. –Büyüğümüz …gittiğinde bu aracı  …altına sokuyorlar  ve bununla dinleme yapıyorlar M. A.; Karaim Yahudisi Uçuşyolu kanada Oradan F.Gülen’in yanına gidip geliyor. Uçak biletleri incelenirse Fetullaha gidiş yolu” yazdığı, arka sayfasında “Trilya Restoran sahibi= S.Ü. emekli subay tanımı M.Ü., C.Ü. emekli Havacı başçavuş elektronikci (MOSSAD ilişki Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç Süreyya üzmez üzerine kayıtlı” Elektronikle ilgili her türlü dinleme işini yapabilen bir adam Bu lokantanın sahibi Fikri sağların aile dostu. 6 ay dinleniyor görüntü ve ses kayıtları bunlarda 2 jip donanımlı her türlü dinleme bunlardan yapılıyor. İsrail büyük elçiliğinin sivil C plakalı diğer araç S.Ü. üzerine kayıtlı” yazan doküman olduğu,  

-Üzerinde Paper Note ibaresi bulunan kareli blok not defteri içersinde, “Fuat VEZİROĞLU’ nun kitabı alınacak, Yeniden Kuvayi Milliye Fuat VEZİROĞLU, Osman PAMUKOĞLU” yazdığı,

Başka bir sayfasında, “Tunalı teğmenler 93, 427 43 63, 2. kat 6 numara Pınar Unutulanlar dışında yeni bir şey yok Osman PAMUKOĞLU” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “… M.ali Çelebi 1625 (0505 432 19 40) Tuncer Günay (Nuriye atabey) …. +Hayri Bildik Mehmetçiğe mektuplar” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “1. Cumhurbaşkanımız Mustafa Kemal Atatürk’den 10. Cumhurbaşkanımız Ahmet Necdet SEZER’ e kadar olan Cumhurbaşkanlarımızı asker sivil ayrımı yapılarak yazıldığı”, karşı sayfasında ise, “Rauf Denktaş (Noyan’da Suikast(Çelebi’de, Tehdit (Yeliz’de 3 kitap Çelebi’de Türkiye’nin 5. Cumhurbaşkanı Cevdet Sunay 1968 yılında: Bugünkü okullarda yetişen gençlere ülke yönetimi teslim edilemez…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “HanP.==>karma sistem Amerikan devreciliği bitirdi. Dört sınıf taburda karma birbirlerini tanımadan mezun oldular…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Hamza Demir (1) Mehmet Koçarslan –Tunceli doğ Raina ve Galatasaray adasının işletmesi- PKK ile işbirliğinde İstanbul’u ayakta tutanlardan biri (2) (Paşa) Halen görevde olan bir paşadan – Erdoğan Polat Irak’dan ABD doları getirerek Avro’ya dönüştürüp piyasaya sürüyorlar Paranın %20’sini de Mehmetçik Vakfına verildiğniden de bahsediyor. (3) Edirneli Albay- Oğlu ve gelini teğmen Tayyip Erdoğan hayranı TSK ndan rahatsızlık duyan Bu dönemde TSK nin üst düzeyinin emekli edilerek bunlar dan kurtulacakmış T.C. Devleti Bu 3 Tırı vramış, Bulgaristan’da basılan dolarları kaçak yollarla Türkiye’ye sokuyorlarmış” yazdığı, 

-(1) adet siyah renkli karele ajanda içersinde; “Devletimizin yeniden sahibi olduğumuzda büyük Türk Milleti olarak yapacaklarımız 10 Temmuz 2005 Çankaya ile başlayıp Türkiye Büyük Millet meclisinin yeniden açılacağından, Anıtkabir özel defterine ilk ziyaret anında yazacaklarım ile devam ettiği, Büyük önder… …Neriman Aydın 12 Şubat 2004” yazdığı,

Neriman AYDIN isimli şahsa ait, LENAVO marka Diz Üstü Bilgisayar içerisinden çıkan, Toshiba marka ve 36091775T seri numaralı hard disk’te  “Belge11.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN adıyla yazılan Mehmet D. isimli şahsın tanıtıldığı ve övücü beyanların yer aldığı 10.08.2007 tarihli belgenin bulunduğu, 

 “Belge 8.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Sazlı Semaver isimli bir programa katılacak olan şüpheliler Mehmet Şener ERUYGUR, Ercüment OVALI, Ali ÖZOĞLU nunda aralarında bulunduğu şahıslar ve konuşulacak konular ile ilgili notların yazılı olduğu,

“emreçelebi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Harbiye ruhunu Harbıyede gecırdıgım 4 yıl boyunca goremedım ..”“Harbıyelılerın MUSTAFA KEMAL'den sonra örnek alabilecek en yakın unsuru bence bölük komutanının davranışlarıdır. Şu zamana kadar benım ornek alabilecegim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gonderılırken kısılıklerınden cok alaverelerle yaptıkları karıyerlerı olmasıdır..” “Her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundakı sıstemde degıssıklık yapıyor. Dolayısıyla Harbıyelıler neyın dogru neyın yanlıs oldugunu degerlendıremıyor. Yaptıklarınıda inanarak degıl yapmak için yapıyorlar.” şeklinde beyanlarının yer aldığı, 

“harbiye.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Hepimiz Kemaliz,Hepimiz  Türk’üz” Yürüyüş Kararı sayılamadığı Harbiye’nin yetiştirdiği Teğmen de nasıl bir komutan olmaktadır yada olacaktır, takdiri Yüksek Makamlarınıza bırakıyoruz.” “Yüksek Lisans ve Doktora Tezlerini  tavukçuluk, arıcılık , su ürünleri üzerinde yaparak nasıl bir Harbiye eğitimi aldığının   trajikomik örneklerini sunmaktadır…” şeklinde beyanların yer aldığı,

“mali.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “…Hepimiz Kemaliz Hepimiz Türküz yürüyüş kararı izne tabidir. Normal olan Türk diline saygı neredeyse takdir konusu halini almıştır. Üst rütbedeki birçok komutan Atatürk adını ağzına almamaktadırlar…Askeri eğitim birçoğu kalıplaşmış, zamanı geçmiş, günümüzün ihtiyaçlarından uzak programlardan oluşmakta ayrılan zaman verimli geçmemektedir...Harbiyede korku kültürü lider yetiştiremez, liderliğini ispat etmiş çok  yönlü komutanlar Harbiye de bulunmalıdır…   Taburumuzdaki kimi kurmay subayımız ise bizlerin onur ve şerefini ufacık bile olsun düşünmeyerek bizlere karşı hakaret dolu sözler sarf edebilmekte Harbiyelileri geliştirmektense kendi bireysel çıkarları için her türlü fedakarlığı yapmakta olup Harbiyelilere sürekli onur kırıcı cezalar vermektedir...Verilen konferanslara harbiyelilerin ilgisi! Videoda nettir. Bunda yoğun programlarda savrulmalarının da etkisi vardır.” İfadelerinin bulunduğu,

 “konferansta uyuyan harbiyeliler.DAT” isimli video dosyası içerisinde; Harp Okulu öğrencilerinin konferanslarda uyurken çekilen görüntülerin bulunduğu, görüntü kaydının “mali.doc” isimli belgede Kara Harp Okulunun eğitim sistemi hakkında ileri sürülen iddiaları doğrulamak için çekildiği, 

“NER 2 1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 134 sayfadan ibaret olduğu, söz konusu belgede;

-Neriman AYDIN adıyla 10.10.2003 tarihli Veli Küçük isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam,  65 yıldır ihanette sınır tanımayan 65 yıllık Ankara Hükümetlerinden aksi bir tavır ve davranış beklememiz Türk ulusu olarak gaflette olduğumuzu gösterir. Bunun bilincindeyiz. Türk Ulusu olarak  bütün beklentilerimiz Türk Silahlı Kuvvetlerinin yapacaklarına yöneliktir….Bizi yanıltan  Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihanette sınır tanımayanlar üzerinde etkin ve etkili olamama  duruşudur.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,


-Neriman AYDIN adıyla 18.03.2004 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…geçen hafta sonu  Jandarma Genel Komutanlığın’da Paşa’nın emriyle bir toplantıya çağrıldım... konuşulan ve paylaşılan konuları ancak karşılaştığımızda Size aktarabilirim.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli Tümgeneral Sabri D. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna 85 yıl önce biçilen sömürge gömleğini  1923- 10 Kasım 1938  den beri 66 yıldır yeniden ısrarla  giydirmeye çalışan emperyalistler ve işbirlikçilerine gerekli dersi bir kez daha olmak üzere yine Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Ulusu birlikteliği vereceğine inancımız tamdır. Gizli Öncülüğünüz kaçınılmazdır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

“NER-AY 7.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 169 sayfadan ibaret olduğu,

“plazma tarihçesi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde: şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsın 31.08.2007 tarihinde Genelkurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben yazdığı ve tamamı 9 sayfadan ibaret mektup olduğu, söz konusu mektup içerisinde; “ … Ülkemin benim uzman olduğum alanda iki büyük gereksinimi vardı…ülkemizin her yıl 300 milyon dolar ödeyerek satın aldığı bazı ilaçları (insülin gibi), dokuları ve hatta gerektiğinde  biyolojik silahlar üretebilecek bir biyoteknoloji merkezi idi…Her türlü  silaha karşı  tedbire sahip olmasına rağmen Biyolojik silahlarla savaşma konusunda yeterli hazırlığı olmayan ülkeme biyolojik savaş endüstrisini kurmaktır. Nitekim bu gün 1 trilyon borcu olan, zorlukla ayakta kalan bu küçücük şirkete, onun yaratıcısı olan bana yapılan ulusal ve uluslar arası saldırının 2 nedeninden biri ATİ tesislerinin 15 günde bu silahı üretece hale gelebilecek şekilde dizayn edilmiş olması…” şeklinde beyanların yer aldığı,

 “YAZI-1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs. temin edilen belgelerin bulunduğu 105 sayfadan ibaret belgede:

-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:h033223@kho.edu.tr] isimli e-posta adresinden 09.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzecim, … Bir Harbiyeli olarak diğerleri gibi kendimi milli konularda eksik hissediyorum. Bana birkaç kaynak gönderebilir misiniz? …Saygıdeğer Kemal Amcama çok selamlarımı iletin.” şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman Aydın tarafından 09.10.2006 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi…Evet çalışmalar son hızla devam ediyor, Türk Milletinin feraseti, ve Tanrı vergisi hasletleri bizlere  her gün yeni mucizeler  yaşatıyor. Bunları gördükçe daha fazla heyecan ve yüksek oranda enerjimizle çalışmalarımıza devam ediyoruz, canım Teyzesi.  Bir kaç gün önce biz de Kemal Amcanla senden söz ettik… Sen öyle bir insanla tanıştın ki, seni her konuda yetiştirecek, geleceğe hazırlayacak engin bir bilginin sahibidir kendisi. Zaten böyle olduğu için bizlere önderlik yapmaktadır… Bayramdan sonra Kemal amcan bir hafta sonunu sana ayırmak istiyor... Ne zaman müsait olursan beni arayabilir söyleyebilirsin Teyzesi...” ifadelerinin bulunduğu,
-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:noyan.selda@gmail.com] isimli eposta adresinden 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde beyanların yer aldığı,

30112007136.jpg, DSCF1625.JPG, DSCF1626.JPG, DSCF1631.JPG, DSCN1177.JPG, DSCN1179.JPG, DSCN1183.JPG ve P1000835.JPG isimli resim dosyaları içerisinde; yer ve zamanı belli olmayan bir toplumsal gösteri yürüyüşü ile şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsın mezuniyet töreninde çekilmiş fotoğrafların olduğu,

07 NOLU CD içerisinde;  “Bel1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs.temin edilen belgelerin yer aldığı 130 sayfadan ibaret belgenin olduğu,

-Neriman Aydın tarafından 10.01.2007 tarihinde ismail / adana isimli şahsa gönderilen e postada; “…Büyüğümüz bir müthiş Türk olup, bize 4.5 yıldır Önderlik yapmaktadır. Türk Mİlletinin oylarıyla Türkiye Büyük Milleti Meclisi hükümetlerine kavuşanların 10 kasım 1938 saat 9:06 dan beri hiristiyan ve yahudi emheryalist düşmanlarımızla işbirliği yaparak TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNE TÜRK MİLLETİNE MUSTAFA KEMAL ATATÜRK'E TÜRKİYE'YE  TÜRK ORDUSUNA TÜRK BAYRAĞINA ihanet edenleri ve arkalarındaki düşmanlarımız israili amerikayı ingiltereyi ve avrupa birliği ülkelerinin üzerimizdeki işgal emellerini durdurmak ve Devletimizin iradesine sadece Mustafa Kemal Atatürk'ten  ve Türk milletinden emir alan Türk Milletinin evlatlarını hakim kılmak için  büyük bir mücadelinin öncüsüdür Büyüğümüz. 

Ne MİT'in ne Ordunun ne CIA nın ne Mossad'ın ne MI5 in ne alman istihbaratının adamı değildir, mason değildir. Hiç bir siyasi teşkilatın derneğin vakfın sivil toplum kuruluşlarının üyesi değildir.  Türk Milletine mensuptur M Kemal Atatürk'ten emir almaktadır.  İlahi manada emirleri Yüce Allah'tan ve sevgili Peygamberimiz Hz Muhammed'ten  almaktadır…Davamız Türkiye Cumhuriyetini kaybetmemek davasıdır... ihaneti cezalandırmak davasıdır...” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşalar  alt rütbedeki  Atatürk neferi subaylar tarafından saf dışı bırakılırsa emperyalist halim ne olur diye tereddüt ettiğinden Türkiye'ye vurmayı geciktirmişlerdir... Yoksa Türk Milletini sindirmeyi çoktan başarmışlardır... hem de Atatürk'e sövdürerek…İstanbul'dan misafirlerimiz vardı, Şifre Çözüldü Kitabının yazarı Ali Özoğlu Bey...  Sabahladık... ama ne sohbet Teyzesi... 10 gün öncede Kemal Amcan Karadeniz de özel bir TV kanalında 1 saat konuştu, yalnız o konuştuktan sonra programı yayından kaldırdılar, bütün Karadeniz ayakta...” eklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta; ““Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. Onun içindir ki, ulusal yayın kuruluşlarında şimdilik program yapmasını milletimizin geleceği için sakıncalı görmekteyiz benim Sevgili kardeşim.. Türk Milletini bu güzellikten yoksun bırakmamaktır  tüm emelimiz, amacımız . Onun içindir ki  bugünlerde bir tv programı kendisine  sizin de bizim de engel olamayacağımız zararlar verebilir. Ama aynı düşüncenin neferleri olarak sizler, Büyüğümüzün yerine ortak tespit ve düşüncelerimizi tv programlarına katılarak milletimize duyurabilme fırsatlarınız olursa bunlar milletimizin geleceğini emin ellerde gördüğümüzün işaretleri olacaktır…Biz sizin de tv yayınlarına çıkmanızı  sakıncalı görmekteyiz…Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir…Kemal Aydın’dan  ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı  keşke, ama yok… yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır…  ” ifadelerini bulunduğu,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 20.02.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır… Türk Yurdu içerisinde, oluşturulmak istenen "etnik ekalliyet" kümeleri, büyük bir ihanetin pençesindedir ve Sevr Antlaşması'nın önümüzdeki günlerde önümüze konulması ile, büyük bir oyunun parçaları olmaktan geri kalamayacaklardır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını  dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”  şeklinde beyanların yer aldığı,
-Neriman Aydın tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi, Büyüğümüzle görüştüm pazar günü müsait sizlerle görüşecek, aklınıza takılan, sizi rahatsız eden tespitleriniz, sorularınız varsa yazmayı unutmayınız...Bilgilenmek istediğiniz her konuyu da ayrıca not ederseniz, sizler için hepimiz için çok daha faydalı olacaktır…biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla  hak etmiyorlar... aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..Büyüğümüz Kemal Aydın bey adına teyzeniz olarak  sevgilerimizi gönderiyoruz ...  ” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 06.03.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzeciğim, Cuma günü ile ilgili olarak sizin ve Büyüğümüzün ve Selda‘ nın isimlerini yazdırdım. Sizleri Atamızın mezun olduğu Harbiye de görmekten, sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum. ” şeklinde beyanların yer aldığı,

19 nolu Cd içinde; DSCF1597.JPG, DSCF1631.JPG, DSCF1681.JPG ve PICT0056.JPG isimli  resim dosyaları içerisinde şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin mezuniyet töreninde çekilen fotoğraflarının bulunduğu saptanmıştır.
c-Telefon görüşmeleri; 

 Tape No:7054, 16.05.2008 günü şüpheli Mehmet Ali Çelebi ile yaptığı telefon görüşmesinde; şüpheli Mehmet Ali Çelebi’ nin şüpheliye “sıkıntı var mı?” diye sorduğu, şüphelinin de  “Abi var ya bizim,daha sonra anlatırım”  dediği,   Mehmet Ali’ nin  “Ceza filan durumu varmış öyle bişey mi var” dediği,Yaşar’ ın “Yok benim ceza durumum yok da bir iki olay öğrendim” dediği, şüpheli Mehmet Ali’ nin de “Tamam onu konuşacaz biz nasıl konuşacaksak bi şekilde yani o atamayla ilgili mi” dediği, şüpheli Yaşar’ ın da “Yok atama değil de başka bi…”dediği, Mehmet Ali’ nin “o olayı biliyorum başka bir olay mı olmuş ondan başka” dediği, şüpheli Yaşar’ ın “bugün bişeyler oldu da” dediği, Mehmet Ali’ nin de “onu konuşuruz” diyerek, gözetici bir lider yaklaşımıyla Yaşar’ ı ve durumunu kontrol ettiği, daha önemli gördükleri konuları yüz yüze konuşmayı tercih ettikleri, 

 Tape No:7177, 16.05.2008 günü şüpheli Mehmet Ali Çelebi’ nin şüpheli Yaşar’ a “Koçum yeni olayı mesajla yazarmısın” diye mesaj çektiği, şüphelinin de  “Birisiyle ilgili degil abi genel bir olay yarin anlatirim” şeklinde mesaj çektiği, şüphelinin telefonda anlatmak istemeyip yüz yüze görüşmeyi tercih ettiği, dediği, 

Tape No: 7221, 25.05.2008 günü şüpheli Yaşar’ ın Noyan Çalıkuşu’ na “Değişecek mi?” diye sorduğu, Noyan’ ın da “İnşallah bilmiyom bakıcaz yani adamlar devleti çökertmeye çalışıyolar işte onla uğraşıyolar sıra ona gelirse , en yakın zamanda inşallah bizde onu bekliyoruz yani bizde çalışmalarımızın ürününü görmek istiyoruz” diyerek genç subay ve subay adayları içerisinde lider konumunda bulunan Noyan’ ın şüpheli Yaşar’ a Ergenekon Terör Örgütünün hedefleri doğrultusunda çalışmalarını sürdürdüklerini ifade ettiği,
Tape No: 7412, 01.07.2008 günü şüpheli Yaşar’ ın Noyan Çalıkuşu’ na “ya haberi duyunca kötü oldum nerdesiniz?” dediği, şüpheli Noyan’ ın da “Neriman teyzemin evinden ayrıldık A.ablayla,şu an İstanbul’ a gittiler,üzülecek bir şey yok, Tamam mı kesinlikle üzülecek bi şey yok BUNLARIN SONLARI GELDİ SONLARININ GELMİŞLİKLERİNİ YAPIYORLAR ŞU AN, Tamam mı kesinlikle sorun yok zaten Kemal amca şey demiş kesinlikle gittiğim yer...sadece mahkemeye gelin KALABALIK gelin” dediği, şüpheli Yaşar’ ın da “Tamam abi” dediği, Noyan’ ın “İnsan sıkılıyor biraz ama üzülme yani BU İŞTE DEVLETİN SATILMIŞLIĞINDAN SATILMIŞLIĞINA ÜZÜLÜYORUZ yani”  diyerek irtibatlı oldukları insanların gözaltına alınmasından dolayı tedirgin oldukları ve birbirlerine moral verdikleri,
Tape No:7200, 21.07.2008 günü Mehmet Ali Çelebi’ nin şüpheli Yaşar’ la bir süre sohbet ettiği ve “Yavaş yavaş zaten bu işler tabi yılların şeyi var pisliği var bu işin içinde yavaş yavaş düzelecek yani” dediği, Yaşar’ ın da “Yani biz onu umuyoruz,onu bekliyoruz” dediği,M.Ali’ in de “Öyle öyle bizimde işimiz o zaten en mükemmel şekilde ulaştıracağız değil mi” dediği,

  Tape No:7229, 21.07.2008 günü saat 16:38’de Noyan ÇALIKUŞU/Yaşar TOZKOPARAN ile Neriman AYDIN arasında geçen görüşmede özetle; Neriman AYDIN’ın “Koşturuyorsunuz kolaylıklar diliyoruz teyzenle amcan seni çok üzdüler değil mi çok üzüldünüz” “Evet üzüldünüz biliyorum canım benim ama ne yapalım bu yollardan geçerken böyle iftiralar ve zulümler oluyor biliyorsun” “Onun için normal karşılıyoruz gerçi ben biraz sarsıldım ama üzülme oda geçecek inşallah” “Sadece uğradığımız zulüm ve iftira bizi sarstı öyle bir terör örgütü ile alakamız olmadığı için üzüldük onun için sarsıldık yoksa biliyorsun biz bu işlere hazırız zaten” “Vatan için devlet için Mustafa Kemal’ in neferleri olarak her zaman hazırız ama bu bizi çok üzdü olmayan bir örgütte olmayan bi görevler yüklediler ve ondan sizi yargılıyorlar” “Biz açmasak siz açarsınız dersiniz ki birisi bu hesabı sorsun değil mi” dediği, Yaşar TOZKOPARAN’ın “Soracaktır elbet” dediği, Neriman AYDIN’ın “Yani hiç bir şey yok teyzem bizi suçladıkları şey de inan anlatacam sizlere tabi amcanızda anlatacak yani çok eften püften şeylerle karşımıza geldiler yazık ettiler yani milletimizle dalga geçtiler yani yazık ettiler” dediği, Yaşar TOZKOPARAN’ın “Evet alçaklar” dediği, Neriman AYDIN’ın “Tuzağa düştüler başkasının hazırladığı senaryolar üzerinden yazık milletin evlatlarını böyle telef ettiler” “Eve de gelmeyin bak ha sakıncalısınız” dediği tespit edilmiştir.

Tape No: 7250, 09.08.2008 günü Mehmet Ali Çelebi’ nin şüpheli Yaşar’ a  “Artık üst sınıf oldunuz” dediği, Yaşar’ ın da “olduk abi ya 2.sınıf olduk” dediği ,M.Ali Çelebi’ nin de “Oo güzel oldu ARTIK BUNDAN SONRA YÖNLENDİRECEKSİNİZ İNSANLARI DEĞİMİ   HARBİYELİLERİ” dediği,Yaşar’ ın “He he yönlendirecez abi” dediği, M.Ali Çelebi’ nin “HARBİYELİLER SİZE EMANET BUNDAN SONRA” dediği,Yaşar’ ın a “tamam abi”dediği,M.Ali’ nin “tamam görüşelim koçum varmı sıkıntın senin,başka kim var bizim EKİPTEN” dediği, Yaşar’ ın da “Ya şuan kimse yok ya bizimkiler gitti hepsi onların otobüsleri erkendi”dediği, Mehmet Ali’ nin “Görüşüyormuydunuz kamp süresince” dediği, Yaşar’ ın da “okulda oturup konuşuyorduk, durumları yorum yapıyorduk analiz o yönle,bizde bekliyoruz abi böyle oturuyoruz”dediği,M.Ali’ nin de “bekleyin siz merak etmeyin tamam mı” diyerek Ergenekon Terör Örgütünün hedefleri doğrultusunda Türk silahlı Kuvvetleri içindeki genç subay ve subay adaylarının sorumlularından olan Mehmet Ali Çelebi’nin, şüpheli Yaşar’a alt devresindeki öğrencileri örgüte kazandırması yönünde talimat verdiği anlaşılmaktadır.

Tape No: 7233, 14.08.2008 günü Noyan Çalıkuşu’ nun “Ayıp ediyon abicim bizde lafla değil icraat lazım o işlere ” dediği,şüpheli Yaşar’ ın da “ Abi nolucak ya?,hala bekliyoruz öyle” dediği, şüpheli Noyan’ ın da “ Tamam zafer bayramını bekliyoruz işte,misafirler var şimdi telefonda,Yanlış bir şey anlamasınlar yani biz yoksa biz severiz Başbakanımızı ya Cumhurbaşkanını severiz yani onlar yanlış anlamasınlar” dediği, şüpheli Yaşar’ın Ergenekon Terör Örgütünün hedefleri doğrultusunda ne zaman somut eylem yapacaklarını sorduğu, 

Tape No:7216, 21.08.2008 günü Mehmet Ali Çelebi’nin şüpheli Yaşar’ a    “Tamam bi sıkıntı yok yani gene de rahat olun tamam mı ” dediği, Yaşar’ ın da “Yok abi biz zaten rahatız, biz sadece işte biliyosunuz olayları yani o insanlar sıkıntısına üzülüyoz biz” dediği, M.Ali’ in de “Evet olsun olsun devlet sahipsiz değil zaten  onlara da sahip çıkarlar” dediği,

Tape No: 7435, 13.09.2008 günü Noyan Çalıkuşu’nun şüpheli Yaşar’ a “Bir şeye ihtiyacın varmı,Bak Kemal amcamın çok selamı varmış,bizlere” dediği Yaşar’ ın da bizimde selamımızı iletin” dediği,Noyan’ ın da “iyilermiş bayağı iyilermiş,sorun yokmuş” dediği,Yaşar’ ın da güzel ya iyi abi güzel” diyerek irtibatlı oldukları Kemal Aydın’ la ilgili konuştukları,

d-Örgütsel İrtibatlar 

Tape No: 6584, 17.02.2008 günü Kemal AYDIN ile Mehmet Şahin Ö… arasındaki görüşmede özetle; Kemal AYDIN’ın “Ben kıymetli misafirlerim var onlarla sohbet ediyorum” “... ders çalışıyoz” “Şahin amcası beraber olduğum insanların  2 sini seni tanıyor Noyan Komutan , Mehmet Ali Komutan” dediği, Mehmet Şahin Ö…nün “Çok selam söyle her ikisine de” dediği, Kemal AYDIN’ın “ONLARDA ŞAHİN AMCALARINA ÇOK SELAMLARI VAR BİDE YAŞAR KOMUTANIMIZ VAR” dediği anlaşılmıştır.

Tape No: 6637, 12.05.2008 günü Kemal AYDIN ile Durmuş Ali ÖZOĞLU arasındaki görüşmede özetle; Görüşmenin ilerleyen bölümlerinde görüşmeye Neriman AYDIN’ın devam ettiği, Neriman AYDIN’ın “Emrenin Yaşar komunannın bitane Yaşar komutan var amcası  çok selamları var sana” “İkiside öpüyor seni ellerinden” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun “Ablacım bende onların gözlerinden öpüyorum” dediği, Neriman AYDIN’ın “Amam değşet öbür ikisini geçtiler Teğmenleri” “Özellikle bir Yaşar komutan var ki tam bir numara gibi” dediği, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun “Hepsi birbirini geçmeli yani hepsi birbirini geçmeli” dediği anlaşılmıştır.

Şüpheli Eren MUMCU’nun 20.09.2008 günü Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Gözaltına alınanlardan NOYAN ÇALIKUŞU, MEHMET ALİ ÇELEBİ, ÖNDER KOÇ, HASAN HÜSEYİN ve YAŞAR TOZKOPARAN’ı tanıyorum. Bu şahıslardan YAŞAR dışındakiler ile devre arkadaşıyız. Bu şekilde tanırım. YAŞAR ile aramızda ise okuldan 3 yıl fark vardır, onu da okuldan tanırım.”dediği,

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “YAŞAR harp okulundan alt devrem olduğundan tanırım.” Dediği,

Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU’nun Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Yaşar TOZKOPARAN'ı Harp Okulundan tanıyorum. Ben 4. sınıfken o 1.sınıftı, benim bölüğümde alt sınıfımdı. Kimse aracı olmadı kendim tanıştım. Çünkü aynı bölükte olduğumuz için yatılı olduğumuzdan ortak alanlarda birbirimizi tanıyoruz. Yaşar Ta irtibatımız 2006 yılı sonlarında ay olarak hatırlamadığım tarihte Ben Yaşar’ı Salon Buluşta Kemal AYDIN’a tanıştırdım. O da Neriman AYDIN'ı annesi gibi gördü. Ben Yaşar'la birlikte Neriman AYDIN'ın evinde hatırladığım bir defa yatılı olarak kaldık. Ben çoğu zaman hafta sonu çıktığımda kaldığım oluyordu. Belki Yaşarla hiç kalmamış olabiliriz. Tam hatırlamıyorum” dediği,

Şüpheli Önder KOÇ’un Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “Gözaltında bulunan şahıslardan Mehmet Ali Çelebi, Eren MUMCU, Yaşar Tozkoparan, Noyan ÇALIKUŞU, Hasan Hüseyin UÇAR’ı tanırım.”dediği, 


Şüpheli Hasan Hüseyin UÇAR’ın Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; “MEHMET ALÎ ÇELEBİ, NOYAN ÇALIKUŞU Ve YAŞAR TOZKOPARAN'ı tanırım. Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu’nu devre arkadaşım olması sebebi ile YAŞAR'ı ise onların vasıtası ile tanırım.”dediği,

Şüpheli Yaşar TOZKOPARAN’ın telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda;

  Şüpheli Kemal AYDIN ile 4 kez görüştüğü, Şüpheli Eren MUMCU ile 76 kez görüştüğü, Noyan ÇALIKUŞU ile 96 kez görüştüğü, Mehmet Ali ÇELEBİ ile 190 kez görüştüğü tespit edilmiştir.

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

 Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Gizli tanık Kıskaç’ın beyanlarında, şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın da aralarında bulunduğu örgütün Kuvayı Milliye uzantısının gizli bir toplantısında genç subaylara örgüt adına rozet takıldığı belirtilmektedir.

  Soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Yine soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetlerine sızmaya özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

Bu amaç doğrultusunda hareket eden ve bu amacı gerçekleştirme konusunda Ergenekon Silahlı Terör Örgütütarafından görevlendirildikleri anlaşılan şüpheliler Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun şüpheli Kemal Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda hareket ettikleri, Kara Harp Okulunda okuduğu sırada bir şekilde ulaştıkları şüpheli Mehmet Ali Çelebi’yi örgüte kazandırdıkları, bu aşamadan sonra da şüpheli Mehmet Ali’nin harp okulunda okuyan diğer öğrencilerin örgüte kazandırılması konusunda kilit bir rol oynadığı, bu amaçla samimi olduğu başta soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Noyan Çalıkuşu, Eren Mumcu, Önder Koç, Hasan Hüseyin Uçar ve Yaşar Tozkoparan’ı olmak üzere arkadaşlarını bilge bir kişi olarak tanıttığı şüpheli Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile tanıştırdığı, her fırsatta arkadaşlarını şüpheli Kemal ve Neriman’ın evine getirdiği, bazen de dışarıda buluşmalarını temin ettiği, gizli yapılan bu toplantılarda başta şüpheli Kemal olmak üzere Neriman’ın Ergenekon Terör Örgütü’nün propagandasını yaptıkları, şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın bir yandan Genelkurmay Başkanlığı ile ortak hareket ettikleri ve yapılan faaliyetlerden Genelkurmay Başkanlığının haberinin bulunduğu konusunda bir hava oluşturdukları, bir yandan da subay adayı askeri öğrencilerle çok yakından ilgilenip onları etkilemeye ve güven kazanmaya çalıştıkları, yapılan bu çalışmaların sonunda adı geçen Kara Harp Okulu öğrencilerinin örgüte katılmalarının sağlandığı, örgüte bu şekilde dahil olan bu askeri okul öğrencilerinin örgütün amaçları doğrultusunda eğitilmeleri konusunda seminer adı altında sık sık gizli toplantılar yapıldığı, askeri öğrencileri Türkiye Cumhuriyetinin yasama ve yürütme organına karşı askeri okul öğrencilerini kışkırtarak yönlendirdikleri, Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu tarafından örgüte kazandırılan şüpheli Yaşar Tozkoparan’ın bundan sonra diğer örgüt mensuplarıyla birlikte örgütün amaçları doğrultusunda faaliyette bulunduğu, şüpheli Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu’nun şüpheli Yaşar Tozkoparan’ın üst devreleri olmaları dolayısıyla sahip oldukları avantajı kullanarak Yaşar’ı örgütün amaçları doğrultusunda kullandıkları, kendileri mezun olduktan sonra da örgüte askeri okul içinden eleman kazandırma görevini verdikleri, şüphelinin de içinde bulunduğu örgütün Harp Okulu içindeki hücre yapılanmasını şüpheli Mehmet Ali Çelebi’nin Noyan Çalıkuşu’nun yardımı, şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda yönettiği anlaşılmaktadır.  

  Şüphelilerin Kemal ve Neriman Aydın’a okudukları okula ve askeri öğrencilere ait disiplin notuna varıncaya kadar çeşitli istihbari nitelikte bilgi temin ettiği, yasadışı faaliyetlerinin deşifre olmaması için şüphelinin diğer arkadaşları gibi çalışmalarını gizlice yürüttüğü, örgüt üyelerinin sızma ve örgütlenme faaliyetlerinin tespit edilmesini önlemek için karşı bir önlem olarak birbirleriyle aralarındaki ilişkileri normal arkadaşlık ve dostluk ilişkisiymiş gibi gösterme çabasına girdiği, askeri okul içinde örgüt faaliyetlerini hücre tipi yapılanma şeklinde sürdürdüğü, oluşan hücre yapılanmasında tüm örgüt üyelerinin birbirlerini tanımadıkları görülmektedir.

Şüpheli Kemal Aydın ve kendisine bağlı olarak çalışan Neriman Aydın tarafından görünüşte Atatürkçü olarak yetiştirildikleri söylenen askeri personel olan şüpheliler gerek dosya içerisinde bulunan telefon konuşmaları, a-mail içerikleri ve alınan ifadelerinde şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın ve hatta Durmuş Ali Özoğlu hakkında övücü takdir edici ifadeler kulanken, diğer taraftan eğitim gördükleri Kara Harp Okulu eğitim sistemini ve bağlı bulundukları komutanlarını aşağılama derecesinde eleştirmektedirler. Bu tablo karşısında askeri personel olan şüphelilerin kendi komutanlarına değil de ismi geçen şüphelilere ve dolayısıyla da örgüte gönülden bağlı oldukları açıkça anlaşılmaktadır. Bu durumda örgütün TSK’ne sızma konusunda elde ettiği ürkütücü başarıyı gözler önüne sermektedir. 

Örneğin Noyan Çalıkuşu ve Eren Mumcu tarafından 20.02.2007 tarihinde şüpheli Neriman Aydın’a gönderilen bir a-mailde; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır…Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”, 

Şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından gönderilen diğer bir a-mailde, “sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum”,

Yine şüpheli Noyan Çalıkuşu tarafından 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen a mailde; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde şeklinde takdir, minnet ve saygı dolu ifadeler kullanırken, öte yandan   “Şu zamana kadar benim örnek alabileceğim komutanım olmadı. sebebi ise bölük komutanlarının harp okuluna gönderilirken kişiliklerinden çok alaverelerle yaptıkları kariyerleri olmasıdır…her gelen komutan (okul k.) Harp Okulundaki sistemde değişiklik yapıyor. Dolayısıyla Harbiyeliler neyin doğru neyin yanlış olduğunu değerlendiremiyor. Yaptıklarını da inanarak değil yapmak için yapıyorlar “ biçiminde hakaret derecesine varan eleştirilerde bulunabilmektedirler. 

Yine şüpheli Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen a-mailde; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşaları…” ifadeleri kullanılabilmektedir. Bir taraftan her fırsatta TSK’nin emrinde olduğunu ve esas devlet derken orduyu, başkomutan derken Genelkurmay Başkanını kastettiğini iddia eden şüphelinin diğer taraftan kahraman Türk Ordusunun üst rütbeli subayları hakkında kullandığı akılalmaz ifadeler, örgütün TSK hakkındaki gerçek düşüncesini apaçık ortaya koymaktadır. Tek başına bu ifadeler bile şüpheli Neriman ve Kemal Aydın tarafından örgüte kazandırılan askeri personel olan şüphelilerin örgütle ilişkilerini çözebilmek ve örgütün TSK üzerindeki emellerini anlayabilmek adına oldukça anlamlıdır.
 Açıklanan tüm bilgi ve belgeler ile bütün soruşturma işlemlerinden şüpheli Yaşar Tozkoparan’ın; şüpheliler Şüpheli Kemal Aydın, Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu ile Mehmet Ali Çelebi’nin yönlendirme, emir ve talimatlarıyla Ergenekon Terör Örgütünün Türk Silahlı Kuvvetleri içine sızma faaliyetleri kapsamında Kara Harp okulu içinde hücre şeklinde oluşturulmuş örgütsel bir yapılanma meydana getirdiği, şüpheli Noyan Çalıkuşu ile yaptıkları bir konuşmada “zaten yeminlerimizi de bugünler için yaptık” sözünden de anlaşıldığı üzere örgüt içindeki bu hücre yapılanması üyelerinin çok gizli ve yeminli bir bağlılık ilişkisi içerisinde oldukları, örgüt üyelerinin birbirlerine devamlı olarak Yürütme organına, Başbakana ve Cumhurbaşkanına karşı bilinçli bir şekilde kışkırtıkları ve yürütme organının silahlı bir müdahale ile ortadan kaldırılması gerektiği hususunda sürekli propaganda yaptığı anlaşılmakla,

     Şüpheli Yaşar Tozkoparan’ın üzerine atılı ERGENEKON terör örgütünün   üyesi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/2 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. . 
50- Şüpheli Doğukan YORULMAZ

a-Savunmaları,

Emniyet beyanında;

1988 yılında Ankara’da doğduğunu ilk ve orta okulu Ankara’da lise öğrenimini İzmir Maltepe Askeri Lisesinde Hava Kuvvetleri adına yaptığını, 2006 yılında Hava Harp Okulunun intibak kampından kendi isteğiyle ayrıldığını, 2007 yılında Anadolu Üniversitesi inşaat mühendisliği bölümünü kazanıp halen aynı okulda ikinci sınıfta okuduğunu, 0 555 719 01 93 numaralı babasının adına kayıtlı telefonu yaklaşık olarak 3-4 yıldır kullanmakta olduğunu, 22.01.2008 günü başlatılan operasyonlarda yakalanan şahıslardan Veli Küçük, Mehmet Zekeriya ÖZTÜRK, Sevgi ERENEROL, Sami HOŞTAN, Vedat YENERER, Mehmet Fikri KARADAĞ ve Kemal KERİNÇSİZ isimli şahısları medyada çıkan haberlerden tanıdığını diğer şahısları tanımadığını, 21.03.2008 günü yapılan operasyonda yakalanan şahıslardan Doğu PERİNÇEK, Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU ve İlhan SELÇUK isimli şahısları medyadan tanıdığını diğer şahısları tanımadığını, yine düzenlenen operasyonlarda yakalanan şahıslardan Kuddusi OKKIR ve Ergün POYRAZ’ı medyadan tanıdığını diğer şahısları tanımadığını, 01.07.2008 günü yapılan operasyonda yakalanan şahıslardan Kemal AYDIN’la beni üniversiteden Haydar ÜNALAN isimli arkadaşının 2008 yılı Mart veya Nisan aylarında aile dostu olduğunu söyleyerek tanıştırdığını, Kemal AYDIN ile yüz yüze iki defa Ankara’da görüştüğünü onu Haydar’ın götürdüğünü, Kemal AYDIN ile görüşmesinde ona askeri lisede iyi bir eğitim aldığını ve askeri liseden ayrıldığı için üzülmemesi gerektiğini, şu an okuduğu bölümün de iyi bir bölüm olduğunu söylediğini, kendisine psikolojik olarak destekte bulunduğunu, bu görüşmeden sonra Haydar ile birlikte tekrar Kemal AYDIN’la görüşmeye gittiklerini, bu görüşmenin de önceki gibi Kızılay’da Salon Buluş isimli bir kahvehanede olduğunu, ikinci görüşmede Kemal AYDIN’a ilk görüşmede ona söylediği iyi dilekleri için teşekkür ettiğini, zaten bu görüşmenin çok kısa sürdüğünü, bundan sonra kendisi ile yüzyüze ve telefonla görüşmediğini, Haydar ÜNALAN ile Kemal AYDIN’ın aile dostu olduklarını bildiğini aralarında başka bir ilişki olup olmadığını bilmediğini, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu medyadan yazar olarak bildiğini herhangi bir görüşmesi olmadığını diğerleri gibi medyadan tanıdığını, Mehmet Şener ERUYGUR, Ahmet Hurşit TOLON, Ufuk BÜYÜKÇELEBİ, Neriman AYDIN, Sinan AYGÜN ve Erol MÜTERCİMLER’i medyadan tanıdığını Arif DOĞAN’ın adını medyadan gözaltına alındığı için duyduğunu kendisini tanımadığını, Muzaffer TEKİN, Semih Tufan GÜLALTAY, Sedat PEKER, Oktay YILDIRIM, Ertuğrul YILMAZ, Osman YILDIRIM, Murat ÇAĞLAR, Alparslan ASLAN ve Tuncay GÜNEY’i de medyadan duyduğunu hiçbirini tanımadığını, 18.09.2008 günü yakalanan şahıslardan Mehmet Ali ÇELEBİ ile askeri lisede okurken tanıştığını, daha sonra okuldan ayrılınca da kendisi ile görüşmeleri olduğunu, okuldan ayrıldığı için geçmiş olsun dileğinde bulunduğunu, ortak yaptıkları herhangi bir iş olmadığını, okuldan ayrıldıktan sonra Mehmet Ali ÇELEBİ’nin telefonla arayarak, onun gibi okuldan ayrılanların isimlerini ve telefon numaralarını istediğini, ona askeri okuldan ayrılan 5-6 kişinin ismini ve telefon numarasını verdiğini, kendisiyle telefonda hal hatır sormak için konuştuğunu özel günlerde mesajlaştıklarını, Mehmet Ali ÇELEBİ ile sadece istediği kişilerin isimlerini vermek için yüz yüze görüştüğünü beyan ettiği, 


Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olduğu şüphesi ile gözaltına alınan askeri personel Mehmet Ali ÇELEBİ’nin, Neriman AYDIN, Kemal AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU ile sık irtibatlı olduklarının tespit edildiği ve kendisinin bu şahıslarla irtibatı sorulduğunda; Mehmet Ali ÇELEBİ’nin bu şahıslarla olan irtibatını bilmediğini, Neriman AYDIN’ın ismini gözaltına alındığı zaman duyduğunu ve Kemal AYDIN ile kardeş olduğunu basından öğrendiğini, Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsı tanımadığını kendisinin PKK ile ilgili bir kitabı olduğunu gördüğünü, 22.07.2008 günü Saat 18.08’de Mehmet Ali ÇELEBİ’yi  (05454678899) Doğukan’ın  (05557190193) aradığı görüşmede Doğukan’ın “Evet abi nerdesiniz” dediği, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin “Ulus’tayım geldin mi” dediği,  Doğukan’ın “Ha geliyorum ben de şimdi oraya, yoldayım.” dediğinin tespit edildiği belirtilerek görüşmenin yapıldığı tarihte Ulus’ta buluşma nedeninin ne olduğu sorulduğunda “Bu görüşmeyi hatırlamadığını, Mehmet Ali ÇELEBİ ile Ulus’ta hiç görüşmediğini, sadece yukarıda beyan ettiği isim listesini verirken Kızılay’da görüştüğünü, Temmuz ayında görüşüp görüşmediklerini hatırlamadığını beyan ettiği, 

ERGENEKON dokümanı hakkında hiçbir bilgisi olmadığını, 15.07.2008 günü saat 22.30’da Doğukan YORULMAZ’ı (0 555 7190193) Fatih’in (0 555 7156672) araması ile yapılan telefon görüşmesinde; görüşmenin başında Alican, Aydın, Alper isimli şahıslarla beraber olduğunu söyleyerek aralarında bir süre özel konuşmalar yaptıktan sonra Doğukan’ın “Siyasetçi var değil mi siyasetçi ruhu var bende” dediği, Fatih’in “... bak konuşmalarımızla bunlardan bahsediyo... MEVZULARA GİRİYORSUN ÇOK SEVİYORUM, ERGENEKON MU, AAA NE KADAR KÖTÜ ŞEY DİYOSUN” dediği, Doğukan’ın “Kardeş sıkıldım burada, bi de girelim oranın ortamını görelim diyorum. NE VAR A...KOYUM HER GÜN DIŞARIDAYIZ Bİ DE GİRELİM ORDA YATALIM BİRAZ. NE İŞİMİZ VAR BURDA, HEM KEMAL AMCAYI YALNIZ MI BIRAKACAZ, ADAM İÇERDE, AÇ... YAZIK ADAMA GÜLMEYELİM YA...” dediği, Fatih’in “Oğlum  ne manyak adamsın sen ya, HAYDAR NE YAPIYO HAYDAR” dediği, Doğukan’ın “SÖYLE DE ALKOLÜN ETKİSİ BU DE, ALKOL ETKİSİ, ONDAN ÖYLE DİYO DE, HANİ DİNLİYOLAR YA. Fatih abi biz HAYDAR’la sabah görüştük işte biraz… Kardeş ben geçeyim, içeride haberleşiriz seninle tamam mı, sağolasın aradığın için, var mı bi isteğin” dediğinin tespit edildiği belirtilerek sorulduğunda; “Görüşmeyi hatırlamadığını, anladığı kadarı ile görüşmede Fatih ile şakalaştıklarını ciddi bir konuşma olmadığını, Fatih’in  askeri liseyi bitirdikten sonra ayrılmış ve Eskişehir Anadolu Üniversitesinde de  beraber okudukları Fatih AKÇAY olduğunu, görüşme sırasında Fatih’in “…MEVZULARA GİRİYORSUN, ÇOK SEVİYORUM. ERGENEKON MU, AAA NE KADAR KÖTÜ ŞEY DİYOSUN” diyerek bahsettiği konunun ne olduğu sorulduğunda “Görüşmeyi hatırlamadığını”, yine görüşmede yürütülen soruşturmadan kendisine pay çıkartarak “NE VAR A...KOYUM HER GÜN DIŞARIDAYIZ, Bİ DE GİRELİM ORDA YATALIM BİRAZ. NE İŞİMİZ VAR BURDA, HEM KEMAL AMCAYI YALNIZ MI BIRAKACAZ ADAM İÇERDE, AÇ… YAZIK ADAMA GÜLMEYELİM YA” şeklinde neden konuştuğu herhangi bir illegal işi ve eylemi yoksa neden suçluluk psikolojisi içersinde hareket ettiği sorulduğunda “Bu konuşma ciddi içerikli değildir. Fatih ile aramızda yapmış olduğumuz şaka içerikli bir konuşmadır.” şeklinde cevaplandırdığı, yaptığı bu görüşmede Ergenekon Terör Örgütüne yönelik çeşitli beyanlarda bulunduktan sonra telefonların dinleniyor olabileceğini düşünerek alkollü olduğunu beyan ettiği yani söz konusu olayı alkollü olduğunu söyleyerek örtbas etmeyi düşünecek kadar bilincinin yerinde olduğu terör örgütü ile irtibatı yoksa neden bu şekilde beyanlarda bulunarak irtibatı olmadığını vurgulamaya çalıştığı sorulduğunda yine “Sadece şaka içerikli bir konuşmadır. Hiçbir şeyi örtbas etmeye çalışmıyorum” diyerek cevap verdiği, 

Yapılan aramada el konulan bilgisayarının yapılan incelemesinde C.M.K. 250. maddesi ile yetkili İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığının 2007/1536 sayısına kayden Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yürüttüğü soruşturmanın iddianamesinin ve eklerinin bulunduğu tespit edilip bunları bulundurmasının sebebi ve iddianameyi nereden ve ne şekilde temin ettiği sorulduğunda  “İddianamenin internette çoğu yerde bulunduğu, merak ettiği için bu iddianameyi bilgisayarına internetten indirdiğini sadece göz attığını” beyan ettiği,

El konulan Samsung E-490 marka cep telefonunun yapılan incelemesinde gelen mesajlar bölümünde; 26.05.2008 günü saat 23.29’da “0 545 467 88 99 numaralı telefondan “kardeşim nasılsın irtibatı koparmak yok beraber büyük işlere imza atacağız görüşmek üzere” yazıldığı tespit edildiği ve söz konusu telefon numarasının Mehmet Ali ÇELEBİ’ye ait olduğu anlaşılarak Mehmet Ali’nin “büyük işlere imza atacağız” diye bahsettiği konunun ne olduğu sorulduğunda Mehmet Ali’nin gönderdiği mesaj olduğunu büyük işlere imza atacağız derken ona iyi dileklerini iletmek istediğini tahmin ettiğini, bu mesajdan sonra kendisine cevap verdiğini de hatırlamadığını, 07.06.2008 günü saat 01.01’de 0 554 8149785 numaralı telefondan gelen mesajda “s.a DERİN DEVLET nasılsın kardeşim……” şeklinde, yine 27.04.2008 günü saat 23.44’te 0 544 9580506 numaralı telefondan gelen mesajda “DERİN DEVLET nerdesin ben avcı, yurtta, avcı vadiye insin mi” yazdığı, yine 27.04.2008 günü saat 23.44’te 0 544 9580506 numaralı telefondan gelen mesajda “sana tavsiyem o DERİN SULARDA FAZLA YÜZME BOĞULURSUN” yazdığı tespit edilerek ona bu mesajları kimin gönderdiği gelen mesajlarda onun için sürekli “DERİN DEVLET” diye bahsedilmesinin sebebi sorulduğunda “Bu mesajları ona Recep..? isimli arkadaşının gönderdiğini soyadını ARSLAN olarak hatırladığını bu şahıs Kurtlar Vadisi hayranı olduğu için bu şekilde cümleler kurmakta olduğunu kendisiyle hiçbir ilgisi olmadığını, mesajların geldiği numaralar farklı olsa da bu mesajları Recep ARSLAN isimli arkadaşının gönderdiğini, yine telefonunun gelen mesajlar bölümünde 14.05.2008 günü saat 23.27’de 0 545 467 88 99 numaralı telefonu kullananan Mehmet Ali ÇELEBİ’nin ona gönderdiği mesajda; “iyi akşamlar ben Mehmet Ali Çelebi, Doğukan senin için zor ama yasadığın olay, kaç kişi muhatap oldunuz ve hatırlayabildiğin isimleri bir rapor şeklinde hazırlayabilir misin, Türk Devleti mutlaka yarar görecektir” şeklinde mesaj gönderdiği tespit edilerek Mehmet Ali ÇELEBİ’nin ondan istediği rapor konusunun ne olduğu ona ne hakkında rapor verdiği sorulduğunda “Bu mesajı hatırlamadığını Mehmet Ali’ye böyle bir rapor vermediğini” beyan etmiştir.

Savcılık beyanında;

Emniyette verdiği ifadeyi tekrar ettiğini, şüpheliler Kemal Aydın ve Mehmet Ali Çelebiyi tanıdığını, Askeri Liseden sonra Harp Okuluna gitmeden intibak kampından ayrıldığını, Kemal Aydın’la Haydar Ünalan adlı arkadaşının tanıştırması üzerine Salon Buluş Kafe’de iki kez görüştüğünü, Kemal’in kendisine moral motivasyon içeren konuşmalar yaptığını, Durmuş Ali Özoğlu’nu pkk ile ilgili bir kitabı nedeniyle tanıdığını, Mehmet Ali’nin kendisinden askeri okuldan ayrılanların listesini istemesinin nedeninin bilmediğini,

Neriman Aydın’ın evinde yapılan aramada ele geçen bir belge içerisinde Gökhan GÜRSES, Utku ERNEZ, Fatih AKÇAY, Selçuk ULUTAŞ, Volkan. TAŞÇI, Cengiz UYSAL, Abdullah GÖK, Çağdaş NAZIRDIR, Özgür MERCAN, Özgür PALAZ, Yeti Ziya GÜRBÜZ, Aykut Yücel GÜNEL, Mehmet OKUMUŞ Recep AKKAYA, İnan BİNGÖL, Zeki Utku GÖREN, Göksel OLUKÇU, Mustafa Kemal AYDOĞAN, Mustafa Anıl YAKAR, Erdem VURAL, Muhammet Yücel İPEK, Mehmet Ali YILMAZ ve Veli ZOR isimlerinin yazılı olduğu belirtilerek sorulduğunda; bunların kendisiyle birlikte askeri okuldan ayrılan arkadaşları olduğunu, bunları Mehmet Ali’ye kendisinin el yazısıyla yazıp verdiğini, Kemal Aydın veya Neriman Aydın’a kendisinin vermediğini,  Neriman’ın evinde ele geçen bir başka listede adı geçen Önay May’ın kendi devre arkadaşı ve Kara Harp Okulunda olduğunu bir daha görüşmediklerini, ancak bu listeyi kendisinin vermediğini listeyi Mehmet Ali’nin verip vermediğini bilmediğini, Mehmet Ali ile Ulus’ta hiç görüşmediklerini o tarihte Ulus’ta olup olmadığını hatırlamadığını, telefonda niye öyle dediğini bilmediğini, 15.07.2008 tarihinde Fatih Akçay ile yaptıkları görüşmenin doğru olduğunu Kemal Aydın’ın yerine içeri biz girip yatalım derken de telefonu dinliyorlar derken de şakalaştıklarını, Ergenekon dosyasını internetten indirdiğini, Mehmet Ali’nin telefon mesajında “irtibatı koparmak yok beraber büyük işlere imza atacağız” demesinin iyi niyetten olduğunu, derin devletle ilgili kendisine mesaj atan kişinin yurttan arkadaşı Recep Arslan olduğunu ve neden öyle mesaj gönderdiğini bilmediğini, derin devletle ilgisi olmadığını, Mehmet Ali’nin kendisine atılan arkadaşlarıyla ilgili bir rapor hazırlamasını istediği mesajı hatırlamadığını ona böyle bir rapor vermediğini evde çıkan belgelerdeki disiplin puanlarına ilişkin notları kendisinin hazırlamadığını, Neriman Aydın’da ele geçen Gökhan Gürses ile başlayıp Veli Zor ile biten listedeki yazının kendisine ait olduğunu ve hazırlayıp Mehmet Ali’ye verdiğini, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmadığını, derin devletle bir bağlantısı olmadığını, Mehmet Ali Çelebi ile örgütsel bir ilişki içinde olmadığını beyan etmiştir.

Sorgu beyanında; 

Kemal Aydın'ı Haydar Ünalan vasıtasıyla tanıdığını, Neriman Aydın'ı tanımadığını, Kemal Aydın ile iki defa yüzyüze görüştüklerini, Haydar Ünalan'la beraber gittiklerini, Ankara'da Kızılay'da görüştüklerini, Kemal Aydın onun askeri liseden ayrıldığını öğrenince iyi bir lisede okuduğunu bu anda okuduğu üniversitede de başarılı olacağını söyleyerek iyi niyetlerini bildirdiğini Kemal Aydın ile telefonla görüşmediğini, Mehmet Ali Çelebi'yi askeri liseden tanıdığını üç üst devresi olduğunu askeri lisede alay kıdemli yardımcısı ve öğrencilerden sorumlu birisi olduğunu, o nedenle tanıştıklarını, Mehmet Ali Çelebi ayrıldığını öğrenip ona geçmiş olsun diyerek iyi niyetlerini bildirdiğini,   şüphelilerden Durmuş Ali Özoğlu'nu tanımadığını, şüpheli Neriman Aydın'ın ikametinde yapılan aramada bulunan belgeyi Şubat ayında Mehmet Ali Çelebi’ye verdiğini, Mehmet Ali ondan askeri liseden ayrılan öğrencilerin telefon numaralarını isimlerini istedi için verdiğini, 15.07.2008 tarihli Fatih Akçay ile yaptığı telefon görüşmesinin ciddi bir konuşma olmayıp aralarında şakalaşma şeklinde olduğunu, Mehmet Ali Çelebi’nin ona gönderdiği “İrtibatı koparmak yok beraber büyük işlere imza atacağız.” şeklindeki mesajı iyi niyetlerini bildirme şeklinde anladığını, derin devlet ile alakalı mesajları Recep Arslan isimli arkadaşının Kurtlar Vadisini izlediği için bundan etkilenerek gönderdiğini, Emniyette verdiği ifadesinin doğru olduğunu, 12.09.2008 tarihli Mehmet Ali Çelebi ile yapmış olduğu telefon görüşmesi sorulduğunda hatırlamadığını, Mehmet Ali'nin askeri liseden ayrılanlarla ilgili rapor istemesi hususundaki mesajını hatırlamadığını kendisine böyle bir rapor da vermediğini beyan etmiştir. 
b-Elde Edilen Dökümanlar, 

Şüphelinin Ankara ili Şefkat Mahallesi Erdek Sokak No:10/9 sayılı yerde bulunan ikametine gidilerek yapılan aramada;

-(1) adet  ACER marka 74509654616 seri numaralı Laptop bilgisayar,

-(1) adet Samsung marka R3WP507162R seri numaralı cep telefonu,

-(1) adet 89902860310054588085-12 K seri numaralı sim kart (0555 719 01 93 numaralı) bulanarak el konulmuştur.

Şüpheli Doğukan YORULMAZ’dan el konulan laptop bilgisayarın hardiskinde yapılan incelemeler sonucunda;

“yazılar” isimli klasör içerisinde “akp, atatürk, dünya, ergenekon, ırak-ortadoğu, köşeyazıları, r, ülkü” isimli alt klasörlerin olduğu,

ergenekon isimli klasör içerisinde Ergenekon iddianamesi ve eklerinin, “iddianame” ve “klasörler”  isimli klasörler içinde arşivlendiği, ayrıca ergenekon isimli klasör içerisinde bulunan word belgeleri arasında “bel1.docx” ve “a.doc” isminde karargah evleri isimli belgenin; 4 sayfalık world belgesi şeklinde bulunduğu, ayrı olarak tasnif edildiği, bu belgelerin şahsın bilgisayarında aşağıda belirtilen ağaç şeklinde kayıtlı olduğu görülmüştür.

└─yazılar

├─akp

├─atatürk

├─dünya

├─ergenekon

│ ├─iddianame

│ └─klasörler

├─köşeyazıları

├─ülkü

├─ırak-ortadoğu

└─r

 “Kuvayı Milliye 1919 Mehmet Fikri Karadağ.flv” isimli görüntü dosyası içersinde ise;

Kuvayı Milliye 1919 Genel Başkanı Mehmet Fikri KARADAĞ’ın bir televizyon  programında yaptığı konuşmanın olduğu görülmüştür.

Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen ABS Alçı ibareli koyu renkli ajandada yapılan incelemede; ırkçılığı öven ibareler bulunduğu ve ırkçılığı inkar etmenin Tanrıyı inkar etmek olduğu, bir Türk ve Türklük hareketi yaratılacağı, bununlar ilgili bir teşkilat oluşturulacağı, Devlet eli dışında yapılmış tüm eğitim kurumlarının kapatılacağı, kadınlara kısa da olsa askerlik mecburiyeti koyulacağı, Turancılığı kendi Megalo İdeaları olarak benimsedikleri, günümüz siyasetinin anlayışının bozukluğu, emperyalist odaklara karşı mücadele etmenin gerekliliği ve bunun için izlenecek olan yöntemler, önemli toplantılar yapılacağı ve katılımcıların üst aramalarının yapılacağı, bir yemin metni hazırlanacağı ve bu büyük mücadeleye katılmak isteyen herkese bu yeminin yaptırılacağı, yemine uymayanların konumuna ve görevine bakılmaksızın davadan uzaklaştırılacağı, kendi kadrolarını kendilerinin yetiştirecekleri, her türlü bilgiyi öğretecekleri ve davalarına sahip çıkacak kadrolar oluşturacakları, ordu, istihbarat ve dışişleri kurumlarının ulusalcı kadrolarla donatılarak ulusalcı anlayışın yerleştirileceği, konularında el yazısı ile alınmış notlar ve bu hususlarda yorumlar bulunduğu görülmüştür. 

Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen lacivert kaplı içerisinde el yazmalı notların bulunduğu telefon rehberi ile ilgili yapılan incelemede; telefon rehberinin arasından çıkan el yazısı ile yazılmış sarı renkli not kâğıdında “İçişleri bakanlığının 12-27 tarihleri arasında Fransa’da faaliyet gösteren C.I.E.O papazlarına Samsun’dan başlayarak tarihi büyük Ermenistan gezisine izin verilmiştir yazdığı, not kağıdının arkasında, Samsun, Tokat, Amasya, Erzincan, Erzurum, Kars, Ağrı, Diyarbakır, yalnız o tarihte Ağrı’da görevli bulunan Jand. Alay Komutanı Veli Küçük bu geziyi Ağrı’da yaptırmamıştır. Bakan İ. S.” İbarelerinin yazılı olduğu görülmüştür.
Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen “TÜRKİYE ARTIK BİZİM KONTROLÜMÜZDE” başlıklı bilgisayar çıktısında yapılan incelemede; ülkeye ihanet edenlerin icraatlarının vatan topraklarını satanların ve kadrolaşmalarının Kuvayı Milliye tarafından izlendiği ve gereğinin yapılacağı gibi konularla birlikte, Başbakan Recep Tayip Erdoğan ile Genelkurmay Başkanı Org.Yaşar Büyükanıt’ın yaptığı görüşme metni olduğu iddia edilen yazı ve bu yazıda Başbakan ve Genelkurmay Başkanı arasındaki gergin ortam ve konuşmaların bulunduğu, metnin sonunda ise “bu cennet vatana ihanet edenler ve ihanetin en küçük halini bile o küçük beyinlerinden geçirenler şunu çok iyi bilmelidir ki Kuvayı Milliye asla unutmaz… Asla Affetmez!” ibaresinin yazılı olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen A.K. isimli şahsın 28.03.2004 tarihinde Finlandiya’dan şüpheli Kemal Aydın’a yazdığı mektupta yapılan incelemede; Kemal Aydın’ın adım attığı ve yürüttüğü kutsal uyanış harekatını yürekten kutladığını, kendisinin de bir Türk olarak bu harekette rütbesiz bir er olarak bu harekatta bulunmak istediğini belirterek dilek ve temennilerini ilettiği,

 Yine şüpheli Kemal Aydın’ın Ankara Ümitköy’deki ikametinde yapılan aramada ele geçen Abdullah Öcalan ve Doğu Perinçek’in birlikte terör örgütü üyeleri ile tokalaşırken çekilmiş ve 1-2-3 şeklinde numaralandırılmış bilgisayar çıktılarının olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Neriman AYDIN’ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik  Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan arama işleminde çok sayıda doküman, ajanda, videokaset, CD ve not kâğıtları bulunarak el konulmuştur. El konulan dokümanların yapılan incelemesinde;


-(1) adet not kağıdı üzerinde; “*Özgür ŞENER (12.Bölük) Bölüğe III. Sınıfta katıldığında 117 puanı varmış, Jandarma Özel Harekat olmak istiyormuş. Takım Komutanı Üstgm. …… seni bu okuldan atacağım ifadesini kullanmış, -40 puanla Nisan ayında atılmış” “Nusret MEMİÇ (4 üncü bölük) 2006-2007 eğitim-öğretim yılında kasıtlı olarak disiplin puanı düşürülmüş” “*Necdet YÜCEL(19. bölük) Babası Cumhuriyet gazetesinde yazılar yazmış, 19 uncu bölükse (Ali ÇAKAY)
bu yılbaşından itibaren disiplin puanı düşürülmeye başlanmış” “Aykut ÖZTÜRK(19. bölük)” “+Atılanlar” yazdığı, arka kısmında ise “*Emrah ERVERDİ Disiplin puanı -30, kredisi 3.400, asker olmak subay olmak isteyen bir Harbiyeli, kısaca hayata askerlikle tutunduğu ifade ediyor, 9 uncu Bölük” “*Önay MAY Kredisi 3.500 civarında, Beden eğitimi ve spordan askeri eğitim sınavlarından sorunu yok, Harp okulunu kaldıramayacak biri değil. 9 uncu Bölük” “*Kur. Yzb. ….’in bölüğündeki 2006-2007 eğitim-öğretim yılında birinci sınıf kısmı, yıla 29 mevcutla başlamış, şu anda söz konusu kısmın mevcudu 20’dir. Yukarıda ismi geçen Emrah ERVERDİ ve Onay MAY da aynı bölüktedir” “*Barışcan ŞAHİN, Erdem GÜRKAN(9. bölük), Baha CANGÖREN (15. bölük), Bayram Burak GÜZELCİK (gönderilen)” yazan doküman olduğu, (Şüpheli Doğukan YORULMAZ bu doküman için, kendisiyle birlikte askeri okuldan ayrılan arkadaşları olduğunu, bunları Mehmet Ali’ye kendisinin el yazısıyla yazıp verdiğini, Kemal Aydın veya Neriman Aydın’a kendisinin vermediğini, yine Neriman’ın evinde ele geçen bir başka listede adı geçen Önay May’ın kendi devre arkadaşı ve Kara Harp Okulunda olduğunu bir daha görüşmediklerini, ancak bu listeyi kendisinin vermediğini listeyi Mehmet Ali’nin verip vermediğini bilmediğini beyan etmiştir.) 


-(1) sayfa, 25.12.2007 22:33 gönderi tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Neriman AYDIN’ a gönderdiği mail de; Neriman teyze bunun üzerine ayrılma dilekçesi vermiş babası sanırım iptal ettirmiş belli değil. Emre’nin bölük komutanı ile Emre komutanım bana “seslerini yükselttiler saygısızlık yaptılar alt sınıflarım” demiş, Bölük komutanı “bu normal sen de bana yükseltebilirsin”  diye karşılık vermiş. Yani göndermeyi kafalarına koymuşlar. Bir bölük komutanı böyle saçma konuşamaz tabi maksatlı değilse. Savunmasına şikayet edenlerin yalanlarını ispatlayacak şeyler yazması kar etmemiş Emre’nin” yazan bilgisayar çıktısı doküman olduğu, 

“harbiye.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “Hepimiz Kemaliz,Hepimiz  Türk’üz” Yürüyüş Kararı sayılamadığı Harbiye’nin yetiştirdiği Teğmen de nasıl bir komutan olmaktadır yada olacaktır, takdiri Yüksek Makamlarınıza bırakıyoruz.” “Yüksek Lisans ve Doktora Tezlerini  tavukçuluk, arıcılık , su ürünleri üzerinde yaparak nasıl bir Harbiye eğitimi aldığının   trajikomik örneklerini sunmaktadır…” şeklinde beyanların yer aldığı,

“mali.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; “…Hepimiz Kemaliz Hepimiz Türküz yürüyüş kararı izne tabidir. Normal olan Türk diline saygı neredeyse takdir konusu halini almıştır. Üst rütbedeki birçok komutan Atatürk adını ağzına almamaktadırlar…Askeri eğitim birçoğu kalıplaşmış, zamanı geçmiş, günümüzün ihtiyaçlarından uzak programlardan oluşmakta ayrılan zaman verimli geçmemektedir...Harbiyede korku kültürü lider yetiştiremez, liderliğini ispat etmiş çok  yönlü komutanlar Harbiye de bulunmalıdır…   Taburumuzdaki kimi kurmay subayımız ise bizlerin onur ve şerefini ufacık bile olsun düşünmeyerek bizlere karşı hakaret dolu sözler sarf edebilmekte Harbiyelileri geliştirmektense kendi bireysel çıkarları için her türlü fedakarlığı yapmakta olup Harbiyelilere sürekli onur kırıcı cezalar vermektedir...Verilen konferanslara harbiyelilerin ilgisi! Videoda nettir. Bunda yoğun programlarda savrulmalarının da etkisi vardır.” İfadelerinin bulunduğu,

 “konferansta uyuyan harbiyeliler.DAT” isimli video dosyası içerisinde; Harp Okulu öğrencilerinin konferanslarda uyurken çekilen görüntülerin bulunduğu, görüntü kaydının “mali.doc” isimli belgede Kara Harp Okulunun eğitim sistemi hakkında ileri sürülen iddiaları doğrulamak için çekildiği, 

“NER 2 1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 134 sayfadan ibaret olduğu, söz konusu belgede;
-Neriman AYDIN adıyla 19.08.2003 tarihli Bilgi notu başlıklı alt kısmında “paşa ile yapılan görüşmeye hatırlatma notu” ifadesi yer alan notta; “Bu, Türk Milleti ile Türk Ordusunun 65 yıl aradan sonra ilk buluşması,  Türk Tarihinin bu anlardan hoş bir gülümseme ile bahsedeceği inancındayım.   Sanırım daha önce ne Siz Türk Silahlı Kuvvetleri ne de Biz Türk Milleti hazırdık…   Benim Ülkemde toplumun hemen her kesiminden kendisine hizmet eden, kendisine mensup olduğu ülkesinden daha bağlı insan yetiştiren ABD’ye ve AB ülkelerine karşı; Siz asli unsur Türk Soyunu ülkemiz için, devletimiz için ayakta ve hayatta tutmayı başaramadınız.  Değerli Büyüğüm, Biz 65 yıldır  Sizi bekliyoruz....  Ama ortada yoksunuz...    Yolumuz ölmek ve öldürmek ihtimalleriyle doludur.  Bu tehlikeyi Biz göze aldık, Siz de alıyorsanız başlayalım deriz  …Değerli büyüğüm Türk Milleti gerçekleri ve gerçek olmayanları bilmektedir.  Farklı düşünüyorsanız bu düşüncenizden vazgeçmenizi tavsiye ederiz. 150 likler listeleri hazırlayan Türk Milleti, 150 binlikler, 15 milyonluklar listeleri de hazırlayabilecek idrak ve şuurdadır” Şeklinde beyanların yer aldığı, 


-Neriman AYDIN adıyla 10.10.2003 tarihli Veli Küçük isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Paşam,  65 yıldır ihanette sınır tanımayan 65 yıllık Ankara Hükümetlerinden aksi bir tavır ve davranış beklememiz Türk ulusu olarak gaflette olduğumuzu gösterir. Bunun bilincindeyiz. Türk Ulusu olarak bütün beklentilerimiz Türk Silahlı Kuvvetlerinin yapacaklarına yöneliktir… Bizi yanıltan Türk Silahlı Kuvvetlerinin ihanette sınır tanımayanlar üzerinde etkin ve etkili olamama duruşudur.”  Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 05.03.2004 tarihli Jandarma Genel Komutanı Org. Şener ERUYGUR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Değerli Büyüğüm, 2003 Ağustos ayında şahsımı kabulünüzde Yüksek Makamlarınıza bir iki cümle ile açıklamaya çalıştığım, tedbir alabileceğiniz düşüncesiyle, özellikle Devlet-Millet ve Ülke güvenliğimizle doğrudan alakalı olan, şahsınızda Türk Silahlı Kuvvetlerinin birçok bilgi ve belgeye kolaylıkla ulaşabileceği konuyu ayrıntılı olarak bir kez daha Asıl Ellere iletmenin bir Türk Evladı olarak görevim olduğu inancındayım… Türk Ulusu bu konuda endişelidir Paşam. Bir tarikat sapığının henüz Başbakan değilken bile Kıbrıs’ı, Kıta Sahanlığını, Ermenistan, Kürdistan tavizlerini emperyalist babalarına söz vermiş icraatlarının yanında,   Menderes’in yaptıkları solda sıfır kalmaktadır. Kaybettikten sonra kelle alınması Kıbrıs’ı geri getirmeyecektir Paşam. Türk Ulusunun düşünceleridir. Türk Ulusuna açıklamalarınızda, endişelerinizde dış merkezlerin saldırılarını, yerli maşaların azgınlıklarını göğüsleyebilecek güçte olduğunuza şüphemiz yoktur. En önemlisi  Türk Ulusu emrinizdedir Paşam. Kıbrıs’ı ilhak ettiğinizi açıklamazsanız ilk cephemiz düşmüş olacak ve arkası çorap söküğü gibi gelecektir…Bunu  durdurun Paşam, lütfen durdurun..” şeklinde beyanların yer aldığı, 


-Neriman AYDIN adıyla 18.03.2004 tarihli Hayri B. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…geçen hafta sonu Jandarma Genel Komutanlığın’da Paşa’nın emriyle bir toplantıya çağrıldım... Konuşulan ve paylaşılan konuları ancak karşılaştığımızda Size aktarabilirim.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman AYDIN adıyla 06.09.2004 tarihli Tümgeneral Sabri D. isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “…Türk Ulusuna 85 yıl önce biçilen sömürge gömleğini 1923- 10 Kasım 1938 den beri 66 yıldır yeniden ısrarla giydirmeye çalışan emperyalistler ve işbirlikçilerine gerekli dersi bir kez daha olmak üzere yine Türk Silahlı Kuvvetleri ve Türk Ulusu birlikteliği vereceğine inancımız tamdır. Gizli Öncülüğünüz kaçınılmazdır.” Şeklinde beyanların yer aldığı,

“NER-AY 7.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; Neriman AYDIN isimli şahsa değişik tarihlerde gelen ve gönderilen epostalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili açık kaynaklardan alınan belgelerin yer aldığı, belgenin tamamının 169 sayfadan ibaret olduğu,

“plazma tarihçesi.doc” isimli MSword dosyası içerisinde: şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsın 31.08.2007 tarihinde Genelkurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben yazdığı ve tamamı 9 sayfadan ibaret mektup olduğu, söz konusu mektup içerisinde; “ … Ülkemin benim uzman olduğum alanda iki büyük gereksinimi vardı… Ülkemizin her yıl 300 milyon dolar ödeyerek satın aldığı bazı ilaçları (insülin gibi), dokuları ve hatta gerektiğinde biyolojik silahlar üretebilecek bir biyoteknoloji merkezi idi… Her türlü silaha karşı tedbire sahip olmasına rağmen Biyolojik silahlarla savaşma konusunda yeterli hazırlığı olmayan ülkeme biyolojik savaş endüstrisini kurmaktır. Nitekim bu gün 1 trilyon borcu olan, zorlukla ayakta kalan bu küçücük şirkete, onun yaratıcısı olan bana yapılan ulusal ve uluslar arası saldırının 2 nedeninden biri ATİ tesislerinin 15 günde bu silahı üretece hale gelebilecek şekilde dizayn edilmiş olması…” şeklinde beyanların yer aldığı,

“YAZI-1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs. temin edilen belgelerin bulunduğu 105 sayfadan ibaret belgede:

-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:h033223@kho.edu.tr] isimli e-posta adresinden 09.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzecim, … Bir Harbiyeli olarak diğerleri gibi kendimi milli konularda eksik hissediyorum. Bana birkaç kaynak gönderebilir misiniz? …Saygıdeğer Kemal Amcama çok selamlarımı iletin.” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 09.10.2006 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi… Evet çalışmalar son hızla devam ediyor, Türk Milletinin feraseti ve Tanrı vergisi hasletleri bizlere her gün yeni mucizeler yaşatıyor. Bunları gördükçe daha fazla heyecan ve yüksek oranda enerjimizle çalışmalarımıza devam ediyoruz, canım Teyzesi.  Bir kaç gün önce biz de Kemal Amcanla senden söz ettik… Sen öyle bir insanla tanıştın ki, seni her konuda yetiştirecek, geleceğe hazırlayacak engin bir bilginin sahibidir kendisi. Zaten böyle olduğu için bizlere önderlik yapmaktadır… Bayramdan sonra Kemal amcan bir hafta sonunu sana ayırmak istiyor... Ne zaman müsait olursan beni arayabilir söyleyebilirsin Teyzesi...” ifadelerinin bulunduğu,

-NOYAN ÇALIKUŞU [mailto:noyan.selda@gmail.com] isimli eposta adresinden 26.10.2006 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “…Siz ve Kemal Amcamın aynı coşku ve heyecan ile biz Harbiyelilerin timsali olması dileklerimle...”şeklinde beyanların yer aldığı,

30112007136.jpg, DSCF1625.JPG, DSCF1626.JPG, DSCF1631.JPG, DSCN1177.JPG, DSCN1179.JPG, DSCN1183.JPG ve P1000835.JPG isimli resim dosyaları içerisinde; yer ve zamanı belli olmayan bir toplumsal gösteri yürüyüşü ile şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahsın mezuniyet töreninde çekilmiş fotoğrafların olduğu,

07 NOLU CD içerisinde;  “Bel1.doc” isimli MSword dosyası içerisinde; şüpheli Neriman AYDIN’a değişik tarihlerde gelen ve gönderilen e-postalar, mektuplar ve farklı konularla ilgili medya vs.temin edilen belgelerin yer aldığı 130 sayfadan ibaret belgenin olduğu,

-Neriman Aydın tarafından 10.01.2007 tarihinde ismail / adana isimli şahsa gönderilen e postada; “…Büyüğümüz bir müthiş Türk olup, bize 4.5 yıldır Önderlik yapmaktadır. Türk Mİlletinin oylarıyla Türkiye Büyük Milleti Meclisi hükümetlerine kavuşanların 10 kasım 1938 saat 9:06 dan beri hiristiyan ve yahudi emheryalist düşmanlarımızla işbirliği yaparak TÜRKİYE CUMHURİYETİ DEVLETİNE TÜRK MİLLETİNE MUSTAFA KEMAL ATATÜRK'E TÜRKİYE'YE  TÜRK ORDUSUNA TÜRK BAYRAĞINA ihanet edenleri ve arkalarındaki düşmanlarımız israili amerikayı ingiltereyi ve avrupa birliği ülkelerinin üzerimizdeki işgal emellerini durdurmak ve Devletimizin iradesine sadece Mustafa Kemal Atatürk'ten  ve Türk milletinden emir alan Türk Milletinin evlatlarını hakim kılmak için  büyük bir mücadelinin öncüsüdür Büyüğümüz. 

Ne MİT'in ne Ordunun ne CIA nın ne Mossad'ın ne MI5 in ne alman istihbaratının adamı değildir, mason değildir. Hiç bir siyasi teşkilatın derneğin vakfın sivil toplum kuruluşlarının üyesi değildir.  Türk Milletine mensuptur M Kemal Atatürk'ten emir almaktadır.  İlahi manada emirleri Yüce Allah'tan ve sevgili Peygamberimiz Hz Muhammed'ten  almaktadır…Davamız Türkiye Cumhuriyetini kaybetmemek davasıdır... ihaneti cezalandırmak davasıdır...” Şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 29.01.2007 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU isimli şahsa gönderilen e postada; “…Türk ordusunun üst rütbedeki amerikancı -mason paşalar alt rütbedeki Atatürk neferi subaylar tarafından saf dışı bırakılırsa emperyalist halim ne olur diye tereddüt ettiğinden Türkiye'ye vurmayı geciktirmişlerdir... Yoksa Türk Milletini sindirmeyi çoktan başarmışlardır... hem de Atatürk'e sövdürerek… İstanbul’dan misafirlerimiz vardı, Şifre Çözüldü Kitabının yazarı Ali Özoğlu Bey...  Sabahladık... Ama ne sohbet Teyzesi... 10 gün öncede Kemal Amcan Karadeniz de özel bir TV kanalında 1 saat konuştu, yalnız o konuştuktan sonra programı yayından kaldırdılar, bütün Karadeniz ayakta...” eklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 20.02.2007 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahsa yazılan mektupta; ““Bizim düşüncemiz ise millet bu büyük davayı bir güç halinde konuşuncaya kadar Önder’i bu tür emperyalist tedbirlerden ve yaratacakları bilinçli ve amaçlı tehlikelerden uzak tutmaktır. Onun içindir ki, ulusal yayın kuruluşlarında şimdilik program yapmasını milletimizin geleceği için sakıncalı görmekteyiz benim Sevgili kardeşim.. Türk Milletini bu güzellikten yoksun bırakmamaktır tüm emelimiz, amacımız. Onun içindir ki bugünlerde bir tv programı kendisine sizin de bizim de engel olamayacağımız zararlar verebilir. Ama aynı düşüncenin neferleri olarak sizler, Büyüğümüzün yerine ortak tespit ve düşüncelerimizi tv programlarına katılarak milletimize duyurabilme fırsatlarınız olursa bunlar milletimizin geleceğini emin ellerde gördüğümüzün işaretleri olacaktır… Biz sizin de tv yayınlarına çıkmanızı sakıncalı görmekteyiz… Ancak yine karar Önderimizin ve sizindir… Kemal Aydın’dan ve Ali Özoğlu’ndan birer tane daha olsaydı keşke, ama yok… yok yok.. Öncelikli görevimiz sizi gücümüzün yettiğince korumaktır…  ” ifadelerini bulunduğu,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 20.02.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Değerli büyüklerim Kemal Amcam ve Neriman Teyzem… Siz büyüklerimin bizlere vermekte olduğu fikir beyanatları, ileride atılacağımız kıta hayatında bizim görevlerimiz nazarında çok stratejik bir noktaya sahip olacaktır… Türk Yurdu içerisinde, oluşturulmak istenen "etnik ekalliyet" kümeleri, büyük bir ihanetin pençesindedir ve Sevr Antlaşması'nın önümüzdeki günlerde önümüze konulması ile büyük bir oyunun parçaları olmaktan geri kalamayacaklardır… Siz değerli büyüklerimizin nihayetsiz büyüklükteki bilgi dağarcığından yararlanmak ve sizlerin ruhlarımızı şahlandıran değerli sözlerinizi tekrar dinlemek için huzurunuza gelmek istiyoruz. Affınıza sığınarak pazar günü eğer müsaitseniz çok değerli vakitlerinizi almak istiyoruz. Ellerinizden öper, sağlık ve mutluluğunuzun daim olmasını dileriz. Eren MUMCU, Noyan ÇALIKUŞU”  şeklinde beyanların yer aldığı,

-Neriman Aydın tarafından 21.02.2007 tarihinde noyan.selda@gmail.com isimli e posta adresine gönderilen e postada; “Merhaba Teyzesi, Büyüğümüzle görüştüm pazar günü müsait sizlerle görüşecek, aklınıza takılan, sizi rahatsız eden tespitleriniz, sorularınız varsa yazmayı unutmayınız...Bilgilenmek istediğiniz her konuyu da ayrıca not ederseniz, sizler için hepimiz için çok daha faydalı olacaktır…biz değil intikamda ve ihanette yarışanlar ölmeli. Çünkü bu vatanda yaşamayı hak etmiyorlar, bu devletin makamlarını asla hak etmiyorlar... Aldıkları her nefes attıkları her adım haram onlara... haram olduğunu biz biliyoruz onlar da öğrenecekler..Büyüğümüz Kemal Aydın bey adına teyzeniz olarak  sevgilerimizi gönderiyoruz ...  ” şeklinde beyanların yer aldığı,

-Noyan ÇALIKUŞU tarafından 06.03.2007 tarihinde Neriman Aydın isimli şahsa gönderilen e postada; “Merhaba Neriman Teyzeciğim, Cuma günü ile ilgili olarak sizin ve Büyüğümüzün ve Selda‘ nın isimlerini yazdırdım. Sizleri Atamızın mezun olduğu Harbiye de görmekten, sizin gibi Atatürk ün açtığı yolu kapattırmamaya yeminli, yüksek vatan sevgisiyle dolu saygıdeğer Büyüklerimin buraya gelmesinde bir vesile olmaktan onur duyuyorum. ” şeklinde beyanların yer aldığı,

19 nolu Cd içinde; DSCF1597.JPG, DSCF1631.JPG, DSCF1681.JPG ve PICT0056.JPG isimli resim dosyaları içerisinde şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin mezuniyet töreninde çekilen fotoğraflarının bulunduğu saptanmıştır.

c-Telefon Görüşmeleri

15.07.2008 günü saat 22.30’da Fatih adlı şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; Doğukan’ın “Siyasetçi var değil mi siyasetçi ruhu var bende” dediği, Fatih’in “... bak konuşmalarımızla bunlardan bahsediyo... MEVZULARA GİRİYORSUN ÇOK SEVİYORUM. ERGENEKON MU, AAA NE KADAR KÖTÜ ŞEY DİYOSUN” dediği, Doğukan’ın “Kardeş sıkıldım burada, bi de girelim oranın ortamını görelim diyorum. NE VAR A...KOYUM HER GÜN DIŞARIDAYIZ Bİ DE GİRELİM ORDA YATALIM BİRAZ. NE İŞİMİZ VAR BURDA, HEM KEMAL AMCAYI YALNIZ MI BIRAKACAZ, ADAM İÇERDE, AÇ... YAZIK ADAMA GÜLMEYELİM YA...” dediği, Fatih’in “Oğlum  ne manyak adamsın sen ya, Haydar ne yapıyor Haydar” dediği, Doğukan’ın “SÖYLE DE ALKOLÜN ETKİSİ BU DE, ALKOL ETKİSİ, ONDAN ÖYLE DİYO DE, HANİ DİNLİYOLAR YA. Fatih abi biz HAYDAR’la sabah görüştük  işte biraz…Kardeş ben geçeyim, içeride haberleşiriz seninle tamam mı, sağolasın aradığın için, var mı bi isteğin” dediği, 

16.07.2008 günü saat 13.36’da şüphelinin telefonuyla arayan Halil İbrahim adlı şahsın Oğuz adlı şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; Halil İbrahim’in “He reis şimdi bizim bi Doğukan var ya bu yurttan Mimarlık Mühendislikte okuyo.” Dediği Oğuz’un “Biliyorum reis” dediği, H.İbrahim’in “He onu biliyon değil mi, onun dün bi olayı olmuş da. Biriyle kavga etmiş birkaç kişiyle. Ondan sonra bu eleman şikayetçi falan olmuş. Bu çocuğun da Erasmus işi felan var biliyor musun. Ondan sonra, eleman şey Eskişehir’li, ondan sonra it kopuk tayfasındanmış böyle şey. Bunu bulup bizim şey yapmamız lazım şimdi, şikayetini geri aldırmamız lazım, yani en azından konuşmamız lazım, işte şey olmaması için.” dediği, Oğuz’un “He he anlaşıp uzlaştırıp şikayeti geri al…” dediği, H.İbrahim’in “Yalnız yalnız Eskişehir’li olduğu için buna biz yani ulaşamayız muhtemelen. Ondan sonra  senin hani Eskişehir’den tanıdıkların felan var ya bi şey yapsan.” dediği, Oğuz’un “Tamam tamam başkan yapalım” dediği, H. İbrahim’in “He doğrudur. Ya neyse işte, bu çocuğun adı İrfan Fıçı anlatabildim mi? İrfan Fıçı, bu neferden falan, bizleri falan muhakkak bilirler bunlar yani, zaten şeymiş biraz bizimkiler dövmüşler de yani çocukları. Ondan sonra yani mevzu önce yani şey yapmak hani şu şikayetini geri aldırak da öbürleri kolay diğeri kolay, sana zahmet sen onunlan bi ilgileniver ya tamam mı? Sen de işte neferden falan artık tanıdıklarına falan şey yaparsan sokaktan.” dediği, Oğuz’un “Hıhı. Tamam, ben bugün ilgileneyim Başkan.” dediği konuşmalardan şüphelinin dövdüğü bir şahsın şikayetçi olmaması için baskı kurmayı planladıklarının anlaşıldığı, 

17.07.2008 günü saat 13.15’te şüphelinin Mehmet Emin adlı şahısla yaptığı telefon görüşmesinde; Mehmet Emin’in “Oğlum o gün orda olay yapan sen miydin?” diye sorduğu Doğukan’ın “Nerden çıktı bu şimdi.” dediği, Mehmet Emin’in “Sen miydin değil miydin? Oğlum gittim ben orda polisler felan gördüm. Ne biliyim içim rahatsız oldu biraz ya. Orda telefon numaranı felan bulmaya çalıştım bi kızı aradım a...koyum senin telefon numaran diye. Ulaşamadık o gün he.” dediği, Doğukan’ın “Bizdik ya, bizdik bizdik.” dediği,  Mehmet Emin’in “Oğlum ne yapıyon ya ne oldu? Polis felan götürdü mü sizi? Ne oldu bişey oldu mu orda a...koyum.” dediği, Doğukan’ın “Sorun yok ya birşey yok. Yok ya, bu numara senin mi. He tamam, sonra konuşuruz, ararım ben seni tamam?” diye o an konunun telefonda görüşülmesini engellemeye çalıştığı,  Mehmet Emin’in “Yanlışlık yapıyon, a...koyum. Sınıfta 50 tane erkek var a...koyum, söyle, anasını da s..z bacısını da s..z yani orda.” diyerek şüphelinin karıştığı yasadışı olaylarda arkasında destek olarak önemli bir güç bulunduğunu belirttiği,  

El konulan Samsung E-490 marka cep telefonunun yapılan incelemesinde gelen mesajlar bölümünde; 26.05.2008 günü saat 23.29’da “0 545 467 88 99 numaralı Mehmet Ali ÇELEBİ’ye ait telefondan “kardeşim nasılsın irtibatı koparmak yok beraber büyük işlere imza atacağız görüşmek üzere” yazıldığı,  07.06.2008 günü saat 01.01’de 0 554 8149785 numaralı telefondan gelen mesajda “s.a DERİN DEVLET nasılsın kardeşim……”  yazıldığı, 27.04.2008 günü saat 23.44’te 0 544 9580506 numaralı telefondan gelen mesajda “DERİN DEVLET nerdesin ben avcı, yurtta, avcı vadiye insin mi” yazıldığı, yine aynı gün saat 23.44’te 0 544 9580506 numaralı telefondan gelen mesajda “sana tavsiyem o DERİN SULARDA FAZLA YÜZME BOĞULURSUN” yazıldığı, 14.05.2008 günü saat 23.27’de 0 545 467 88 99 numaralı telefonu kullananan Mehmet Ali ÇELEBİ’nin gönderdiği mesajda; “iyi akşamlar ben Mehmet Ali Çelebi, Doğukan senin için zor ama yasadığın olay, kaç kişi muhatap oldunuz ve hatırlayabildiğin isimleri bir rapor şeklinde hazırlayabilir misin, Türk Devleti  mutlaka yarar görecektir” şeklinde mesaj gönderdiği, 
-Doğukan YORULMAZ isimli şahısa ait olan Samsung E-490 marka cep telefonu ve 89902860310054588085-12 K seri numaralı sim kart (0555 719 01 93 numaralı) üzerinde yapılan ön inceleme sonucunda; 0 544 9580506 telefon numarasına ait telefondan 20.07.2008 tarihli ve saat 19.39’da gönderilmiş mesajda “Vay be…!kardsm vatanimda bayraklarm iniyor, pasalarım tutuklanyr, hainler kuduruyor, partiler kapatılmiyor, ben bir TÜRK genci olarak ne yapmalıym dagami cikiyim.” mesajının yazılı olduğu tespit edilmiştir. 

d-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli Doğukan YORULMAZ’ın telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda; Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile 57 kez görüştüğü tespit edilmiştir.
e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Ergenekon terör örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Gizli tanık Kıskaç’ın beyanlarında, şüpheli Kemal ve Neriman Aydın’ın da aralarında bulunduğu örgütün Kuvayı Milliye uzantısının gizli bir toplantısında genç subaylara örgüt adına rozet takıldığı belirtilmektedir.

  Soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine ve bir şekilde herhangi bir askeri okuldan ayrılmış olan kişilere çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Yine soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetlerine sızmaya özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

Bu amaç doğrultusunda hareket eden ve bu amacı gerçekleştirme konusunda Ergenekon Silahlı Terör Örgütütarafından görevlendirildikleri anlaşılan şüpheliler Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun şüpheli Kemal Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda hareket ettikleri, Kara Harp Okulunda okuduğu sırada bir şekilde ulaştıkları şüpheli Mehmet Ali Çelebi’yi örgüte kazandırdıkları, bu aşamadan sonra da şüpheli Mehmet Ali’nin harp okulunda okuyan veya şüpheli Doğukan gibi askeri okuldan herhangi bir şekilde ayrılmış olan diğer öğrencilerin örgüte kazandırılması konusunda rol oynadığı, şüpheli Doğukan’ın bu amaçla samimi olduğu Haydar adlı arkadaşı aracılığıyla bilge bir kişi olarak gördükleri şüpheli Kemal Aydın ile tanıştığı, sonrasında da şüpheli Kemal Aydın’ın yönlendirmesiyle şüpheli Durmuş Ali Özoğlu ile tanışmasının sağlandığı, yapılan bu çalışmaların sonunda adı geçen şüphelinin örgüte katılmasının sağlandığı, her fırsatta şüpheli Kemal ile buluşma temin ettiği, Kemal Aydın’a onun yerine hapse girip yatmayı düşünecek kadar derin bir bağlılık taşıdığı,  örgüte bu şekilde dahil olan bu kişilerin örgütün amaçları doğrultusunda eğitilmeleri konusunda seminer adı altında sık sık gizli toplantılar yapıldığı, gizli yapılan bu toplantılarda başta şüpheli Kemal olmak üzere Neriman ve Durmuş Ali’nin Ergenekon Terör Örgütü’nün propagandasını yaptıkları, şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın’ın bir yandan Genelkurmay Başkanlığı ile ortak hareket ettikleri ve yapılan faaliyetlerden Genelkurmay Başkanlığının haberinin bulunduğu konusunda bir hava oluşturdukları, bir yandan da hem subay adayı askeri öğrencilerle hem de askeri okuldan ayrılmış öğrencilerle çok yakından ilgilenip onları etkilemeye ve güven kazanmaya çalıştıkları, şüpheli Doğukan’ın Durmuş Ali, Kemal ve Neriman’a bağlı faaliyet yürüten Mehmet Ali’nin emir ve talimatlarına uygun hareket ettiği, Mehmet Ali’nin Doğukan gibi askeri okuldan ayrılan diğer kişilerle Doğukan’ın aracılığı ve yönlendirmesiyle bir faaliyet yürütmeyi planladığı ve bu amaçla ondan bu isimleri tespit edip haklarında rapor düzenlemesini istediği, Doğukan’ın bu talimatı da yerine getirdiği, şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın, Durmuş Ali Özoğlu ve Mehmet Ali Çelebi’nin askeri öğrencileri ve okuldan ayrılan öğrencileri Türkiye Cumhuriyetinin yasama ve yürütme organına karşı kışkırtarak yönlendirdikleri, şüpheli Doğukan’ın örgüte kazandırıldıktan sonra örgütün üniversitedeki etkili ve arkasında önemli bir güç bulunan bir temsilcisi konumuna gelerek çevresini şüpheli Kemal Aydın ve Mehmet Ali Çelebi’nin emir ve talimatları doğrultusunda yönettiği anlaşılmaktadır.  

Şüphelilerin faaliyetlerinin deşifre olmaması için çalışmalarını gizlice yürüttüğü, kendi aralarındaki örgütsel irtibatı sağlamak için sivil kişiler aracılığıyla temin ettikleri isim ve yer kaydı bulunmayan özel cep telefonu hattı kullandığı ve bunu diğer arkadaşlarına da sağlamaya çalıştığı, örgüt üyelerinin sızma ve örgütlenme faaliyetlerinin tespit edilmesini önlemek için karşı bir önlem olarak birbirleriyle aralarındaki ilişkileri normal arkadaşlık ve dostluk ilişkisiymiş gibi gösterme çabasına girdiği, askeri okul içinde örgüt faaliyetlerini hücre tipi yapılanma şeklinde sürdürdüğü, oluşan hücre yapılanmasında tüm örgüt üyelerinin birbirlerini tanımamaktadırlar. 

Şüpheli Mehmet Ali Çelebi’nin, şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın, Durmuş Ali Özoğlu’nun talimatları doğrultusunda Doğukan gibi askeri okulda da örgüt üyesi olarak faaliyet gösterirken askeri okuldan ayrılıp bir üniversiteye girmiş kişileri de takip ederek onların bulundukları yerlerde örgütsel amaçlara uygun faaliyette bulunmaları için eğitip motive ettikleri, Mehmet Ali’nin Doğukan’a çektiği “kardeşim nasılsın irtibatı koparmak yok beraber büyük işlere imza atacağız” yazılı telefon mesajında da olduğu gibi onları önemli örgütsel amaçlara psikolojik olarak hazırlamaktadırlar. 

Açıklanan tüm bilgi ve belgeler ile bütün soruşturma işlemlerinden şüpheli Doğukan Yorulmaz’ın; şüpheliler Kemal Aydın, Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu’nun yönlendirme, emir ve talimatlarıyla ile ve Mehmet Ali Çelebi’nin yönetimi altında Ergenekon Terör Örgütünün Türk Silahlı Kuvvetleri içine ve toplumun etkili güç odaklarına sızma faaliyetleri kapsamında hücre şeklinde oluşturulmuş örgütsel bir yapılanmaya dahil olduğu anlaşılmakla;

Şüpheli Doğukan Yorulmaz’ın üzerine atılı ERGENEKON terör örgütünün   üyesi olmak suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/2, 53, 58/9, 63 ve 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunun 5. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.       

51- Şüpheli Hatice Bahtiyar

a-Savunmaları,

    Emniyet beyanı 

Susma hakkını kullanmıştır.

    Savcılık beyanı

Toplumsal Dönüşüm Yayınevinin sahibi olduğunu, 1995 ‘ten beri çalıştığını Neriman AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu tanıdığını Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun gayri resmi ortağı olduğunu, editörlük yaptığını, Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile 2-3 yıldır tanıştığını, Ergün POYRAZ’ın 2003 yılında kitabını bastıklarını, “Patlak Ampul, Hilafet Ordusundan Arap Türk Partisine, Misyonerler Arasında Altı Ay” isimli kitaplarını bastığını, daha sonra kitaplarını satmayınca anlaşamadıklarını, Fikri KARADAĞ’ı tanıdığını, Ali ÖZOĞLU ile birlikte Kuvayı Milliye’ye üye olduğunu, birkaç defa Kadıköy’deki merkezine gittiğini, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile kuruluş aşamasında dernek işleri ile ilgilendiğini, daha sonra istifa ettiğini, Kemal ve Neriman AYDIN ile Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu tanıştırdığını, İbrahim ÖZCAN’ı tanıdığını, Kuvayı Milliye’de gayri resmi yöneticilik yaptığını, Toplumsal Dönüşüm yayınlarına gidip geldiğini,

Kuvayı Milliye Derneğinde bulunduğu süre içerisinde Kahraman ŞAHİN’i tanıdığını, kendisini Mehmet Fikri KARADAĞ ile Hüseyin GÖRÜM’ün sürekli yanına girip çıktığını bir nevi korumalık yaptığını, bunun dışında Hüseyin GÖRÜM’ün yakınları olan Raif GÖRÜM ve Yusuf GÖRÜM’ün de gelip gittiğine şahit olduğunu, 

Ayrıca 21.05.2008 günü Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde görüşmeyi Durmuş Ali ÖZOĞLU ile birlikte konuştuğunu, görüşmede Kemal AYDIN’ın “Askeri öğrenciler için benim şeyimden geçmiş” derken kastettiği Kemal AYDIN’ın ders verdiğini düşündüğünü askeri öğrenciler olduğunu, Kemal AYDIN’ın bu şekilde konuşup ön plana çıkmak isteyen birisi olduğunu,

Toplumsal haber isimli internet sitesinin sahibi olduğu yayınevine bağlı bir internet sitesi olduğunu, ayrıca Neriman AYDIN’ın bu sitede yazı yazdığını, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile Ankaraya gittiğinde evde Noyan ve Mehmet Ali isimli askeri öğrencileri gördüğünü, Toplumsal Dönüşüm sitesinin sahibi olduğu yayınevinin yan kuruluşu olduğu ve yazarlarının çoğunun askeri kişilerden oluştuğunu beyan etmiştir. 

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

Şüpheli Hatice BAHTİYAR’dan el konulan (1) adet Segate marka U6 model ST340810ACE seri numaralı hardiskin yapılan incelemesinde;   

“Cudi'den Azerbaycan'a Gizli Savaşın Şehitleri.doc”  isimli  dosya içerisinde, “Kürt Dosyası her şeyin başlamasına mı neden oldu bilinmez ama bilinen bir şey var ki, üst düzey subayların öldürülme yöntemleri birbirine benziyor.”  ile başladığı,  içeriğinde Eşref BİTLİS, Zeki DURLANIK, Rıdvan ÖZDEN, Uğur MUMCU gibi bazı subayların, generallerin, yazarların ölüm sebeplerine ilişkin bilgi ve yorumların, terörist başı Abdullah ÖCALAN’ın MİT ile ilişkisine dair bir takım yorumların yer aldığı,

“NERİMAN AYDIN.doc”  isimli  3 sayfadan oluşmuş dosya içersinde, “Ordu Cumhuriyet Düşmanlarını Ortadan Kaldıracaktır” ile başladığı, içeriğinde ise, “Mustafa Kemal ATATÜRK, İnkılap, Cumhuriyet, Ordu” konularında yazıları bulunduğu “Hiç kimse seninle aynı şeyleri düşünmüyor, düşündüklerini paylaşmıyor, ama sen düşündüklerini yapıyorsun, eserinle, askerinle yaşatıyorsun, nöbetçinle koruyorsun. 10 Kasımlarda değil her günde yeniden doğuyorsun. Sen Mustafa Kemalsin!..” ifadesi ile son bulduğu, 


“NERİMAN AYDIN SON.doc” isimli 4 sayfadan oluşmuş dosya içersinde “Devletin, içine düştüğü felaket uçurumunun derinlik ve dehşetini görmekten aciz olan zavallılar, elbette ciddi ve gerçek çareyi görmemek için gözlerini yumarlar.  Çünkü o ciddi ve gerçek çare, kendilerini daha çok dehşete düşürür” ifadesi ile başladığı ve metin kısmının “Yüce Türk Milletine duyururuz… !” ifadesi ile son bulduğu, 

“DAVET__METNİ_VE_PROGRAM_8_SAYFA.doc”  isimli  8 sayfadan oluşmuş dosya içersinde, “Talat Paşa Komitesi ve KKTC ulusal dava kuruluşları KKTC 1. Cumhurbaşkanı Rauf DENKTAŞ’ın Başkanlığında Kıbrıs’ta toplanıyor. (1-2-3-4 Kasım 2007)” başlığının bulunduğu, ayrıca “Talat Paşa Komitesi genişletilmiş Yürütme Kurulu ve KKTC ulusal dava kuruluşları” başlığı altında operasyon kapsamında gözaltına alınan  “Ferit İLSEVER, Prof. Dr. Kemal ALEMDAROĞLU, İbrahim BENLİ” isimli şahıslarının adlarının yazılı olduğu,

“Mail adresleri.doc”  isimli  dosyala içersinde; 

 “1983_Bagimsiz_KKTC_Kuvayi_Milliye_Hareketi@yahoogroups.com

kibriskuvayimilliyecephesi@yahoogroups.com

kuvayimilliyehareketi@yahoogroups.com

Kuvayi-Milliye@yahoogroups.com

ulusalbirlik@yahoogroups.com
Digi-Security@yahoogroups.com
acik-istihbarat@yahoogroups.com” internet adresleriyle birlikte birçok e posta grup adreslerinin de kayıtlı olduğu,

“PROTOKOL LİSTESİ.doc”  isimli  dosyala içersinde; Ergenekon Terör Örgütü soruşturması kapsamında göz altına alınan “Neriman AYDIN, Kemal AYDIN, İlhan SELÇUK, Mustafa BALBAY, Tuncay ÖZKAN, Erol MÜTERCİMLER” isimli şahısların da isimlerinin bulunduğu liste olduğu, 

“Yazılar.doc”  isimli  50 sayfadan oluşmuş İçişleri Bakanlığına Ait “GİZLİ” dereceleri 2002 yılına ait İstanbul Büyükşehir Belediyesinde yapılan incelemelerle ilgili müfettiş raporlarının olduğu, 

Şüpheliler Neriman AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU, Kemal AYDIN, Mehmet Ali ÇELEBİ’ den el konulan dijitallerde yapılan incelemelerde bulunan “NER8.doc” isimli dosyanın aynısının şüpheli Hatice BAHTİYAR’ dan el konulan hardisk içersinde de olduğu, 

 “ALB-1.doc” isimli 59 sayfadan oluşmuş dosyanın “ÇOK GİZLİ” içerikli belge olduğu, içeriğinde ise Mülkiye Başmüfettişi C. E. tarafından İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı ile ilgili olarak yürütülen bir soruşturma ile ilgili bilgilerin olduğu, 

“ALB-2.doc” isimli 48 sayfadan oluşmuş, dosyanın “ÇOK GİZLİ” içerikli belge olduğu, içeriğinde ise Mülkiye Başmüfettişi C. E. tarafından İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı ile ilgili olarak yürütülen bir soruşturma ile ilgili bilgilerin olduğu,

 “ALB-3.doc” isimli 57 sayfadan oluşmuş dosyanın “ÇOK GİZLİ” içerikli belge olduğu, içeriğinde ise Mülkiye Başmüfettişi C. E. tarafından İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı ile ilgili olarak yürütülen bir soruşturma ile ilgili bilgilerin yer aldığı;

“ALB-4.doc” isimli 57 sayfadan oluşmuş dosyanın, “ÇOK GİZLİ” içerikli belge olduğu, içeriğinde ise, Mülkiye Başmüfettişi C. E. tarafından İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı ile ilgili olarak yürütülen bir soruşturma ile ilgili bilgilerin olduğu,

 “ALB-5.doc” isimli 96 sayfadan oluşmuş dosyanın “ÇOK GİZLİ” içerikli belge olduğu, içeriğinde ise, Mülkiye Başmüfettişi C. E. tarafından İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı ile ilgili olarak yürütülen bir soruşturma ile ilgili bilgilerin olduğu, 

“ALB-6.doc” isimli 61 sayfadan oluşmuş dosyanın “ÇOK GİZLİ” içerikli belge olduğu, içeriğinde ise, Mülkiye Başmüfettişi C. E. tarafından İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı ile ilgili olarak yürütülen bir soruşturma ile ilgili bilgilerin olduğu, 

 “ALBAYÖ~1.DOC” “ALBAYÖ~2.DOC” “ALBAYÖ~3.DOC” ALBAYÖ~4.DOC” “ALBAYÖ~5.DOC” “ALB3_5~1.DOC” isimli çok sayıda sayfadan oluşmuş dosya içeriklerinin “ÇOK GİZLİ” belgeler olduğu, içeriğinde ise Mülkiye Başmüfettişi C. E. tarafından İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı ile ilgili olarak yürütülen bir soruşturma ile ilgili bilgilerin olduğu, 

“BEBEK KATİLİNİN KONUŞMA KAYDI.wmv”  isimli  dosya incelendiğinde,  yaklaşık 45 dakikalık bir ses ve görüntü dosyası olduğu, görüntünün başlangıcında terör örgütü elebaşı Abdullah ÖCALAN’ın konuşmasının bulunduğu, belge içeriğinde teröristlere ait çeşitli resimler ve görüntülerin bulunduğu, bu şekilde terör örgütü PKK’nın propagandasının yapıldığı,

“BirGaziSesleniyor.pps” isimli  dosya incelendiğinde, dosyanın 27 slayttan oluşmuş Powerpoint sunumu olduğu, ilk slaytın “Bu yazıyı kaleme alan Emekli Astsubay Oktay YILDIRIM, Güneydoğu’da yıllarca çarpışmış yiğit ve  kahraman bir Türk evladıdır” ifadesi ile başlayıp sunumun sonunda “Varlığım Türk varlığına armağan olsun… Oktay YILDIRIM 27 Kasım 2005” ibareleriyle bittiği, sunum içeriğinde ise kamuoyunda “Şemdinli Olayı” olarak bilinen konuyla ilgili yazıların olduğu,

“FOTO FENERBAHÇE 104.jpg”,“Resim 126.jpg”, “Resim 144.jpg”, “Resim 152.jpg”, “Resim 153.jpg”, “DSC_0043.jpg”, “DSCN0651.JPG”, “emin gürses.jpg”, “Haber1_foto1kıbrıs222222.jpg”, “haber1_foto2kıbrıs.jpg”, “Resim 303.jpg”, “Resim 306.jpg”, “Resim 308.jpg”, “ALİ 245.jpg”, “ALİ 246.jpg”, “alemdaroğlu.jpg”, “haber1_foto2kıbrıs.jpeg” isimli dosyalar incelendiğinde; Ergenekon Terör Örgütü soruşturması kapsamında haklarında soruşturma yapılan Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU, Sanık Doğu PERİNÇEK, Sanık Emin GÜRSES, Sanık Kemal ALEMDAROĞLU, Sanık Kemal KERİNÇSİZ, Sanık Sevgi ERENEROL, Şüpheli İbrahim ÖZCAN, Şüpheli Hatice BAHTİYAR’ın değişik şahıslarla resimlerinin olduğu, 

“KAMP SORUMLULARI.jpg”, “KAMP SORUMLULARI11.jpg”,                       “KAMP SORUMLULARI2.jpg”, “KAMP SORUMLULARI5.jpg”,                       “KAMP SORUMLULARI8.jpg”, “KAMP SORUMLULARI10.jpg”,                    “KAMP SORUMLULARI12.jpg”, “KAMP SORUMLULARI3.jpg”,                     “KAMP SORUMLULARI4.jpg”, “KAMP SORUMLULARI6.jpg”,                       “KAMP SORUMLULARI7.jpg”,             “KAMP SORUMLULARI9.jpg” isimli dosyalar içeriğinde PKK terör örgütünün kamp alanlarının ve sorumluların adlarının detaylı olarak yazıldığı görülmüştür.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:6542, 03.01.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Biliyorum zaten sen Allah bazı insanları uğraşmak için yaratmış” “Onlardan birisi Hatice birisi Meryem ana” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Bundan itirazımız yok abi”  “Bunu görev olarak yapıyoruz” “Kutsal görev olarak yapıyoruz” dediği, K. AYDIN’ın “Sağol bu ülkenin keşke Haticeleri Nerimanları çok olsaydı” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Olacak inşallah yani çoktan çoktan öte az ve öz olması daha iyi abi” dediği,

Tape No:6806, 09.01.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun telefonundan Hatice BAHTİYAR ile İ. Z.’in yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H. BAHTİYAR’ın “Evet şey Türk Dil kurumuna göre şey yapıyoruz abicim düzeltiyoruz boşuna editörlük yapmıyoruz burada” “Tamam abi niye çekineyim, bide şey şu  şeylerden bir haber varmı Kartlardan birşey yapabilecenmi kartlara” dediği, İ. Z.’in “Sizin karlar vallahi aradık hiç yanaşmıyor yani şey H. ALBAY varya yeni adam, verdik işte beni aşar bu işler falan filan diyor, o yüzdende bende çekmedim yani size”dediği, H. BAHTİYAR’ın “Ha anladım ne olması gerekiyo şimdi söyle bana” “Bi paşanın mı şey olması lazım” dediği, İ. Z.’in “O belgeleri doldurması lazım belgeyi imzalaması lazım” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Ha o belgelerde bana lazımki bi paşaya göndereyim imzalasın sen o belgeleri doldur bana gönder İsmet abi o zaman” “Tamam geldiğinde getir burda doldururuz Bende Bi Paşa Ayarlayım” dediği, İ. Z.’in “Tamam konuşuruz kime gönderecen olurmu olmazmı öyle her paşada olmuyor yani” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Niye Tümgeneral felan olmaz mı” dediği, İ. Z.’in “olur,yok emekliyse emekliyse olmaz” “Çalışan paşa lazım Tuğgenarel lazım M. paşaya gideriz ne yapalım” dediği, H. BAHTİYAR’ın “M. paşa C. Paşamı” “Yav sana nazımız geçiyo sayın paşam sen halledersin canım paşam” “Yaz asker ve vatan” dediği, İ. Z.’in “Nolmuş asker ve vatan” dediği, H. BAHTİYAR “Onunla ilgili bir yazı istiyoruz, senin ismin olmayacak ama Ali beye lazım şöyle okkalı bir yazı” “Yav sürpriz  sürpriz görürsün sen güzel bir şey yaz genel anlamda Türkiye ile ilgili,Türkiye gündemiyle ilgili,Türkiye gündemiyle ilgili işte askeri dinsiz imansız gösteriyorlar bilmem ne askerle vatanın bütünleşmesi bütünlüğünü anlatır bir yazı,tamam mı” dediği, İ. Z.’in “Tamam yazarız ne zaman istiyorsun” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Hemen istiyorum bir kaç güne kadar,  1 hafta süren var, Önsöz Asker ve vatan şey varya İ. Albayın kitabı varya ona önsöz olacak” “Biliyorum İsmet abi yazacağını en güzel yani senin yazacağına inandığımız için valla o görevi sana verdik abicim kutsal bir görev bu biliyosun onun için yani” dediği, İ. Z.’in “Hem diyorsunuz para yok tırmanıyoruz, diyorsunuz hemde böyle işler yapıyorsunuz ben anlamıyorum nerden geliyor bu” “O setide komtana gösterdi şimdi diyo onada o zaman söyledik dedik bundan işte kütüphaneler için gelecek dedik, adam şimdi bekliyor ne gün verecem ben adama” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Tamam ayarlayacam İsmet abi tamam mı bakıcam yani” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Geldiğinde söylerim” “ Söylim söylim, söylim K. PAŞA” dediği, İ. Z. “Ha tamam, tamam yani derecesini biliyim de onu ağırlığına göre yazayım” dediği,  

Tape No:11217, 09.01.2008 tarihinde C. K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H. BAHTİYAR “Sağol ben de iyiyim var mı arayan soran” dediği, C. K.’nin “Var M. Ş. Korgeneral ona ulaşacakmışsın abla”, ”Bide İ. ALBAYI ACİLEN ARAYACAKMIŞSIN”, ”Birde dünkü E. Üsteğmen aradı ne oldu falan diye” dediği, H. BAHTİYAR’ın “tamam” “ne dedi M. Ş. paşa, V. K. mı aradı” dediği, C. K.’nın “bir tane bayan aradı” “telefon bırakmadı bize ulaşırsa seviniriz falan dedi” dediği,  bürolarını irtibat yeri olarak kullandıkları ve daha çok askeri kişilerle ilişkilerinin oluğu,

Tape No:11219, 10.01.2008 tarihinde C. K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; C. K.’nın “İyi ikinci ordudan aradılar A. N. Ç. görüşmek istiyorlarmış” “Evren diye bir bayan aradı” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Telefonunu aldınmı” dediği, C. K.’nın “Aldım Amerika’da falan diyor Amerika’da mı” “Ulaşamıyoruz diyo onunla görüşmemiz lazım bu üç kitap hakkında diyo” “Telefonunu vereyim 0422 371 36 16” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Eyvallah tamam sen gel de şu depoya git gelirken şeyi getir bana iki paket Andımız kaçlıydı paketi 30 muydu” “İki paket iki paket bi paket al gel depodan da getirirsin gelirken şeyi” “Şeyi getirecen işte” dediği, C. K.’nın “İş yaşamı Kürdistan falan filan” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Yok yok Andımız” dediği, C. K’nın “Sadece Andımız mı getirecem” dediği, H. BAHTİYAR’ın “..... ha çıkışları verecem sana” dediği, C. K.’nın “Çıkışları biz ondan var zaten burda iki paket varda” dediği,

Tape No:6882, 18.01.2008 tarihinde İbrahim ÖZCAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Hı aradım Ali nerede” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Ali dışarıda ne oldu” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Bu şimdi bir tane pankart var bizde bu Valencia maçına tamam ben geçen fener maçındayım onu aradım herhalde telefonu hiç cevap vermedi” “Şimdi bu Valencia maçına o bizde ki afişler varya” “Artık 1000 tane afiş gidecek Fenerbahçe stadına” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Kim götürecek kim bastıracak” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Tamam ben astıracam gelecek onlar alacaklar” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Parası” dediği,  İ. ÖZCAN’ın “Parası sana verdirecem” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Ney ben nereden ayarlayacam ben yol parası bulamıyorum ya” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Hı parasını sen ayarlayacan” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Ayarlayamam abi para yok ben de ya bilmiyon mu ....??..... ya kesat” dediği, H. BAHTİYAR’ın “(durmuş ali )Yok gelecek 1 saate kadar gelir” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Tamam o zaman geldiğinde arasın bir de afişe ne yazdıracağız onu bir düşünsün bir düşün” “O bizde ki asker afişleri varya” “Ben o gün staddaydım Sefa falan o tribüncülerin hepsini topladım biliyor musun” “Hı dedim bu maça bir tane afişlerden abi dedi gönder astıralım biz tanıdık bize söyle nerden alacağımızı ben dedi bunu Türkiye maçlarına o maç iyi bir maç Avrupa bütün Avrupa” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Tamam asker elimizde var 250-300 tane olanı verelim ama bastıramayız diyorum sana” dediği, İ. ÖZCAN’ın “Şey için düşün afiş için ne yazarız” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Tamam Kemal in askerleriyiz işte afiş bitti” dediği,

Tape No:6888, 04.02.2008 tarihinde İbrahim ÖZCAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; İ. ÖZCAN’ın “Dışarda mısın iyi o zaman H. I. orgeneral nerede şimdi görevli” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Yok yok pardon 2. ordu 2.ordu Malatya” dediği,

Tape No:11218, 09.02.2008 tarihinde C. K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; C. K.’nın “Toplumsal dönüşüm” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Yaz Cengaver” dediği, C. K.’nın “Bir dakika abla Harp Akademileri Komutanlığı” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Hı hı önce A. K. Kurmay Albay” “Harp Akademileri Komutanlığı Stratejik Araştırmalar Enstitü Müdürü” “Araştırmalar nokta ens nokta müd Yeni Levent İstanbul” dediği, C. K.’nın “Ens nokta müdür” dediği, H. BAHTİYAR’ın “284 80 65 bunu da adres defterine geçte” “D. Y. ın var değil mi” “O olması lazım Cengo ya yazdım ben onu eminim” dediği, C. K.’ın “Şey F. G. abla” dediği, H. BAHTİYAR’ın “O da şey ya o da yazılı oğlum şey muharip gaziler derneği diye var ya hani” “Tamam mı D. Y. da var orada bak iyice” Şey gelirse buraya getiriyorsun” “Neco N. Albay” dediği,

Tape No:6589, 29.02.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;   K. AYDIN’ın “BİZE Bİ EMRİN VAR MI Bİ İSTEĞİN” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Kendinize dikkat edin abi” “…sizin var mı bi isteğiniz benden” dediği,

Tape No:6606, 19.03.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Sizin emrinizde sağol emrinizde olduğumu bilmenizi istiyorum canım benim sizi çok öpüyorum” “Emirlerinizi bekliyorum” dediği,

Tape No:11220, 20.03.2008 tarihinde C. K. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; C. K.’nın “Toplumsal dönüşüm” “Bu Tüzün hanım aradı şimdi” “Çekiç güçleriyle andımız olsun ki bu toprakların mailini atmamışsın ona” dediği, H. BAHTİYAR’ın “sen ne yaptın” dediği, C. K.’nın “Neyi o.. çocuğu beni takip ediyor” “Veysel denilen p. Ali abiyi aradım ya” “Yok ya yanında da iki tane de çakal var” “O.. çocukları şeyin tam orada Tahtakaleyi çıktıktan sonra bir yerler var ya kargoya gelmeden” “Orada fark ettim Allah tan iyi fark ettim yani şimdi üstlerine gitmek bir şey değil abla yeri öğrenir akşam gider patlatır” “Onun için kaçtım yani döndüm” “Bugün hiç gitmeyim abla” “O depoya” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Tamam gitmede sen oraya bir git” “O i… yanına” dediği, C. K.’nın “Veysel e gidecem abla sen gitme desende onun anasını yani” “Yo yo yarın dayım gelsin ben onunla görüşecem yani” “Hı hı N. Paşa N. komutan onu sıkıştırıyormuş” dediği,

Tape No:6741, 11.04.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. AYDIN’ın “Sağol canım benim siparişini aldım H. S. ya onu” “Adam gönderdi hemen kendisine ilettik” “Ben hemen abine haber verdim oda S. ya S. adamını gönderdi aldırdı” dediği,

Tape No:6859, 15.04.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; D. A. ÖZOĞLU’nun “Bu Remzi  nin başında kim var bunun genel müdürü şeyi” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Fevzi diye biri” “Oranın patronu sayılır genel müdürü” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Genel müdürü oranın telefonu var mı sende o p..” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Ne oldu ya” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Ya kitapları koymuyor o PKK kitaplarını koymuş hep vitrinlerine” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Anladım F. K. diye şeyde var yukarıda” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “İşte o he Bağdat Caddesinde PKK kitaplarının şeyini yapıyorlar” “Bizden yiyen verecek bedelini ödeyecek a… k… çocukları tamam sen ne zaman geliyorsun” dediği,

Tape No:6752, 13.05.2008 tarihinde Neriman AYDIN’ın attığı mesajda, Bu Çikacak olan Çok özel ve paha biÇilmez bir eser bu burda kalacak ama|nce Çikarmak lazim adi kizilelma bilinen birsey degil askerden baska kimse birseyyapamaz” yazdığı,

Tape No:6753, 13.05.2008 tarihinde Kemal AYDIN’ın attığı mesajda; Eger isterisen burda petrol mühendisi bir arkadasim var aksam seni onunla konusturayim uzman o eger istersen aksam normal telefonu olan biryerden görüselim” yazdığı,

Tape No:6754, 13.05.2008 tarihinde Kemal AYDIN’ın attığı mesajda;Abla konusacagin insanin her sözü emir telaki etmeliki orda hiÇ birsorun ile karsilasmayalim eger bugün aksam iyi bir haber olursa hazirlik yapip gidecegiz” yazdığı,

Tape No:6755, 13.05.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. AYDIN’ın “…ablacım aldın mı” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Aldım aldım” dediği, N. AYDIN’ın “Tamam şimdi bu insan 35 yaşlarında Adıyamanla bir tane evli barklı bir insan ben burda bir buçuk iki sene önce bi abimin yanında tanıdım onu evli Adıyaman merkezde oturuyor şeyi Kahta da oturuyor ailesi İstanbul da ve Ankara da işler yapıyor ama genelde benim tanıdığım ... şeyler siyasi iktidarlarla şey yani menfaat karşılığı yani ihaleler işler falan hep işte para kazanmaya yönelik falan ben onu bir konuşturdum falan da hatta fırçalamıştım iki sene önce işte o arada ben onu ararım arar beni falan filan abla ne yapıyorsun diye falan filan şimdi bu hafta başından beri bunları attı bana dedim ki o zaman ben zannettim ki petrol arama şeyi o zaman dedim gidip arayın bizim yardımımıza ne ihtiyacınız var Türkiye de herkes petrol arıyor ecnebiler arıyorda siz mi aramayacaksınız falan işte ruhsatı aldık abla dedi ne olduğunu söylemiyor sabahleyin telefonda bana ben dedim ki ona ne olduğunu bana açık söylemelisin ki ben de ona böyle söyledim işte ben sana yardım edeyim gibilerden konuştum tabi ki tam şeyini maddenin ne olduğunu bana anlatmadı işte akşam diyor sabit bir telefon verirsen arar söylerim diyor ama dünyada işte 3 tane olduğunu bi tanesinin birilerini elinde olduğunu ve bi tanesinin de bu kazı yapacakları yerde olduğunu falan söyledi ondan sonra tuttu bana dedi ki işte abla bize yardım ederseniz bizde altında kalmayız falan dedi bende ona yakınlık olsun diye ulan oğlum bizim böyle işlerle işimiz olmaz meşru bişeyse bakalım ama meşru değilse dedim bilmiyorum dedim böyle bir konuşma geçti aramızda” “Ne yapayım konuşayım mı akşam” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Akşam konuş sen onunla” “Ondan sonra da şeyle görüş bizimle” dediği, N. AYDIN’ın “Arasın sabit telefon istiyor bakayım nedir bi tam bir öğereneyim neymiş ne değilmiş devletimize ait bir hazineyse devletimizin el koyması tabi ki çok arzu ederiz öyle imkanlarımız varsa eğer” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Muhtemelen onlar şeyi çözmemişlerdir çözememişlerdir senin kanalınla da çözmeye uğraşıyor olabilirler yani” “Ya onu genel konuş” “Şey gibi salağa yat biraz tamam” dediği,

Tape No:6653, 21.05.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Ben söyleyeceklerimi söyledim hiç bir şeyin yakasını bırakmayın” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Tamam bırakmayalım abi saldıralım çok dardayız he” dediği, K. AYDIN’ın “Yani hiç bir şeyin yakasını bırakmayacaz kimin işlerini yapıyorsunuz yaptığınız işler kimin işi” dediği, K. AYDIN’ın “Bu milletin işlerin değil” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Kesinlikle evet” dediği, K. AYDIN’ın “Bu varlığı yaşatmak için mücadele etmiyor muyuz” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Evet abiciğim” dediği, K. AYDIN’ın “O gün Tarhan kitapevine girmiş çocuklar  Harbiyeli çocuklardan ... Şifre Çözüldü arıyormuş birisine orda sormuş aynen şunu söylüyor ordakiler bakınız şu propagandayı da yapıyorlar Toplumsal Dönüşüm Yayınları battı” dediği, H. BAHTİYAR “Bak o.. çocukları böyle yapıyorlar” dediği, K. AYDIN’ın “Şimdi çocuk tabi Harbiye ikinci sınıfta ama Kemal amcasının şeyinden geçmiş onlara demiş ki Türkiye Cumhuriyeti Devleti batarsa Toplumsal Dönüşüm Yayınları da batar” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Helal olsun valla helal olsun abiciğim ya” dediği, K. AYDIN’ın “Onlar onlar şey aldılar yani şavaş çok yönlü öyle tek yönlü değil tamam mı” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Kesinlikle yani” dediği,

Tape No:7044, 26.05.2008 tarihinde Kenan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  Kenan’ın “Ben o binada üst üst katlar falan zannediyordum” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Yok yok yukarı dediğim şeyde Valilikte bi ayrı bi ofisimiz var yani yayınevi hakkıda orda” “Ha ha tabi burası özel yani kimse bilmiyo ya burayı” “Burası karargah Hı hı” dediği, Kenan’ın “Anladım tamam o zaman” dediği,

Tape No:6766, 13.06.2008 tarihinde Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. AYDIN’ın “Derizki ecdadımıza sizin emanetinize ihanet etmedik ihanet edenleride ortadan kaldırdık inşallah böyle gideriz huzurlarına gördüğünüz üzere  uzaktan yakından ben pek televizyon seyretmiyorum da önemli şeyleri alıyoruz kayda” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Eyvallah” dediği, N. AYDIN’ın “Bugün çok çok güzel aslında Devletimizin koruyucu güçlerinden birisiydi Anayasa Mahkemesi güzel karşıladılar çok bir cevap verdiler inşallah kendilerine gelirler gelmezlerse zaten onları çok kötü sonlar bekliyor Hatice hanım” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Eyvallah aşkım benim yazılan başa gelecek illaki gelecek” dediği,

Tape No:7045, 03.07.2008 tarihinde Y. E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Y. E.’in “Evet mi Hayır mı bana net söyle” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Evet evet aldım ben onu ya” “Yani aradaymış hı çıkardım ben onu Şeye de söyle” dediği, Y. E.’in “Peki Bilgisayarda” dediği, H.BAHTİYAR’ın “Onu bilmiyorum da onda da şey yani bir sor şeyde varmış onda muhtemelen” “YA O ALDIĞIM KİTABIN ARASINDAYMIŞ YANİ KİTABI ÇIKARDIM ALDIM ARADAN” dediği, Y. E.’in “Onu aldın o ayrı onda bir sıkıntı yok şunun için söylüyorum ŞU BİLGİSAYARLARI AÇTINIZ MI” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Yok açılmıyor ki açmadım” dediği, Y. E.’in “PEKİ GİDEN DİSKETİN İÇİNDE MİYDİ ACABA” dediği, H. BAHTİYAR’ın “ZANNETMİYORUM BUNDAYDI YA ÖYLE TAHMİN EDİYORUM BU ŞEY BU KİTABIN İÇERİSİNDEYDİ BİLGİLER O KONULARLA İLE İLGİLİ ANLADIN MI” dediği, Y. E.’in “Şeyi söyleyeceğim YANİ ORDAKİ HARDDİSK İN İÇİNDE ÖYLE Mİ” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Evet Evet” dediği, Y. E.’in “Yani bir sıkıntı yok diyorsun öyle mi doğru mu” dediği, H. BAHTİYAR’ın “YA ONUN İÇİNDE DE HANİ MASA ÜSTÜNE FALAN KOPYALADIYSA OKUMAK İÇİN ONDAN EMİN DEĞİLİM YANİ SİLİP SİLMEDİĞİNDEN ONU DA SOR ONA” “ONU ALDIM YANİ O ŞEYİ” dediği, Y. E.’in “HARDDİSK… ALDIN YANİ DOĞRU” dediği, H. BAHTİYAR’ın “YOK YOK HAT TA ONU DA SÖYLEDE ŞEYE SÖYLEYE BİLME İMKANIN OLSA ALDIĞIMI TAMAM MI” dediği,

Tape No:7415, 03.07.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.ÇALIKUŞU’nun “iyiyim şükür işte devletin içine düştüğü felaket uçurumunu yaşıyoruz Hatice abla” “Sizinle ilgili haber vardı Toplumsal Haberde” “Doğrumu” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Doğru doğru” N. ÇALIKUŞU’nun “Ya ben çok gelmek istiyorum mahkemeye de işte askerliğin” “Bazı şeyleri var” “SİZİN GİRİŞİNİZİN GİRİŞİNİZDE DEVLETİN BİLGİSİ VAR DEĞİL Mİ” dediği, H. BAHTİYAR’ın “E Tabi Basın Herkes Biliyor Hıhı” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “YA ALİ AMCA ORAYA MAKSATLI GİTTİ HERHALDE BERABER MAKSATLI GİTTİNİZ ORAYA DEĞİL Mİ” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Yo aldılar bizide aldılar ya” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Çünkü ben Hatice abla şeyi düşünüyoruz yani sizin ikinizin oraya girmesinin Kemal amcamla Neriman teyzemi rahatlatmak açısından olduğunu düşündük yani rahatlamak için dün akşam konuşurken aşağıda annanemle Çankayada yukarıda” “O günün akşamı kanalları değiştirirken bi anda  denk geldim Ali amcam içeri giriyor ....bi kapıdan içeri giriyor takım elbisesi ile gözlüğü ile içeri giriyordu” “Dedik bilgileri var hallediyorlar öyle rahatladık biraz yani” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Rahat rahat ol ya şeyi iyi yani bunlarda geçer” “: Geçicek geçicek hıhı geçicek rahat ol” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “Şimdi Kemal amcamında söylediği bir şey var onlara siz daha iyi bilirsiniz 1 Ağustosta bu iş bitiyor diye inşallah o günlere en kısa zamanda görücez Hatice abla” dediği, H. BAHTİYAR’ın “…telefonlarına dikkat et” dediği, N. ÇALIKUŞU’nun “TAHMİN EDİYORUM PAŞAMIZ ÇOK KIZDI BU OLAYA” dediği, H. BAHTİYAR’ın “dikkat et şeylerinize telefonlar arıza yapıyor” dediği,

Tape No:7046, 04.07.2008 tarihinde Y. E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H. BAHTİYAR’ın “Tamam her halükarda ne yapılacağını şey yaptık ya ...”dediği, Y. E.’in  “Bu başka ama şey ama Hatice hanım sana net bir şey söylüyorum ne olmuş diye bana bir bilgi ver ona göre ona ben karar veririm yani sen baktın orda kontrol ettin durum ne” dediği, H. BAHTİYAR’ın “ALDIM BEN O ŞEYİ DE İŞTE DEDİĞİN GİBİ MASAÜSTÜNDE VAR MIYDI YOK MUYDU ONU BİLMİYORUM anladın” dediği, Y. E.’in “Masa üstünde yoktu Belgelerimde vardı” dediği, H. BAHTİYAR’ın “YANİ ALDIM ONU ONDA RAHAT OL YANİ ŞEY SAĞLAM” dediği, Y. E.’in “ÖYLE Mİ KESİN YÜZDE YÜZ YANİ DEĞİL Mİ” dediği, H. BAHTİYAR’ın “EVET EVET” dediği, Y. E’in “TAMAM SÜPRİZ OLMASIN DİYORUM” dediği, H. BAHTİYAR’ın “YANİ ÖYLE ŞEY YAPIYORUM BEN ALDIM ŞEYDE SAĞLAMDA YA BİR ŞEY OLMAZ ZATEN SÜRPRİZ OLSA DA NE OLACAK Kİ” dediği, Y. E’in “Ya olmaz olur mu sen burdaki ortamı biliyor musun” “BİLİYOR MUSUN BU TÜR TEDBİRSİZLİK YAPILIR MI YA ZANNEDİYORUZ Kİ BÖYLE BÖYLE GEL BURDA DA OKU BAKALIM …..” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Neyse ya bu adliyeye falan sevk ediliyorlarmışlar haberlerde söyledi bir kaç kişi sevk etmişler” dediği, Y. E’in “Sevk ettiler sevk ettiler de ... net şey ordan birisi konuşuyordu adam şey delil olarak ... sordu … yarın böyle bir şey çıkar mı diye net olarak bunu bilmek istiyoruz ondan Allah için bana tam doğruyu söyle ya” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Abiciğim bilmediğim şeye niye evet diyim şeyi aldım diyorum sana net olarak dedim ya bahsettim ya” dediği, Y. E.’in “ONU ALDIĞIN NET Mİ NET OLARAK ALDIN MI ONU” dediği,
d-Örgütsel İrtibatlar 

Tape No:6587, 25.02.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile Serkan’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “İnternette şimdi yaz kağıt kalem varmı Serkan” “TOPLUMSAL HABER.COM” “Haber.com, sadece ordaki herşeyi inceliyorsun ordaki herşeyi, orayı biz ORAYI BİZ DEVLET ORGANİZE EDİYOR ORASINI ESAS DEVLETE AİT ANLADINMI şimdi dediğim yeri” dediği, Serkan’ın “Anladım Kemal abi” dediği, K. AYDIN’ın “Şimdi orda Neriman  halanında Neriman ablanında yazılarını göreceksin orda şimdi 3 tane isim yazıyorsun Ali ÖZOĞLU” “Hatice  BAHTİYAR” “Ve Neriman AYDIN ın o ağustosta başladı yayına bütün yazılarını indiriyorsun ve onların hepsini okuyorsun  ve o yazıların üzerinde çalışıyorsun sonra beni arıyorsun” “Bir haftadır bir haftadır sitedeki hiçbişey yenilenmiyor yenilenemiyor çünkü yenilenmiş şimdi söylüyolar yenilediler çünkü savaş var anladınmı” “Şimdi derhal giriyorsun bu 3 tane insanın ağustostan başladığı günden bu güne kadarki yazılarını indiriyorsun” “…bunu yaptıktan sonra konuşuyoruz bunu dostlarına falan arkadaşlarına falan takip ettirebilirsin…” dediği, Serkan’ın “Kemal abi şimdi benim Malatyadaki kardeşlerim İstanbuldaki arkadaşlarım zaten bitanesini getirdim artık tak etti yani bu savaş bize dokunduğu için bizi yakmaya başladı” “Neriman AYDIN senin  kardeşinmi Kemal abi ablanmı” “…Neriman AYDIN laik Laik ne yazıyo Laiklik adam olmak meselesidir diyo” “…Hatice BAHTİYAR var Türk milleti bu suça ortak” dediği, K. AYDIN’ın “Evet Türk Milleti bu suça ortak  ... afferin işte Türk çocukları işte Serkan” “Tüm ferasetiniz onları oku sonra burayı takip et o yazıları oku, şimdi önce Neriman ablanın yazdığı yazıyı oku oku çalış üzerine” “…ben yakında bi Antalyaya gelecem geldiğimde ararım seni” dediği, Serkan’ın “Tamam Kemal abi hiç gittinmi GENELKURMAYA FALAN GÖRÜŞTÜNMÜ” dediği, K. AYDIN’ın “SEN TELEFONLARDAN TELEFONLARDA HİÇBİŞEY KONUŞMUYORUZ” dediği,

Tape No:6746, 29.04.2008 tarihinde Neriman AYDIN / Kemal AYDIN ile Mehmet Ali ÇELEBİ’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; N. AYDIN’ın “iyi akşamlar teğmen bey” “…oğlum niye dalaşıyorsunuz yazıların altında milletlen” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Ya Neriman teyze orda gördünüz yani ben haksızmıyım şimdi orda he” dediği, N. AYDIN’ın “Sonra Toplumsal Haber size fırça çekti ama” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Çektide yani ben onu yapmam gerekiyordu adam yani garip garip konuşuyor birde ben nasıl Tolga ile aynı düşüncede olabilirim tamam saygı duyuyorum Toplumsal Haberede yani bu adam Nazım HİKMET i biliyoz mu bu adamın geçmişini dalaşmadığı kimse yokki” “Ama Toplumsal Haber şey diyor ben işte diyor ... diyor Hatice BAHTİYAR işte yayın yöneticilerin hepsini tanıyorum telefon numaralarım var diyor yani herhalde Hatice abla tanıyor” dediği, N. AYDIN’ın “Yok ben bak şimdi o bunu aslında telefonda değilde geldiğinde konuşacağız orda birbirinizi şey değilde tahrik değilde şey böyle amcan nasıl milleti eğitiyor birkaç cümle fazla değil tahrik etmeden” dediği, M. A. ÇELEBİ’nin “Ya öyle eğitmeye çalıştım” dediği,

Tape No:6869, 29.05.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU/Hatice BAHTİYAR ile A. Ç. yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; H. BAHTİYAR’ın “komtanım ağlamamak şey zor tutuyorum kendimi” dediği, A. Ç.’nin “Hadi dik durun dik bişey olmaz öyle kolay kolay” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Duruyoruz komtanım zaten valla dik dura dura şey olduk” dediği, A. Ç.’nin “Top ... evvel yıkılırmı öyle kolaymı ya dur bakalım” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Kolay değil tabi komtanım bu biraz zorda” dediği ve telefonu D. A. ÖZOĞLU’na verdiği, A. Ç.’nin “D… bey ayın 7 sinde geliyo haberin olsun” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Dün burdaydı” dediği, A. Ç.’nin “Ha dün ART nin Çırağanda şeyi vardı ben gidemedim işte o kuruluş 10 cu kuruluş yıldönümü ondan sonra fenada olmamış işte bazı şeyler söylemiş etmiş falan hikaye tabi gerisi Mustafa ÖZBEK zaten iyiki gitmedim gitsem zaten s.. o eşekoğlu eşeğin ağzını” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Mustafa ÖZBEK şeyle GTP ye yakınız destek veririz filan demiş Kıbrısta verir” dediği, A. Ç.’nin “Ee verir görmedin mi biz ordayken gazte ...” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Şimdi o yaptığı antlaşmaları ben bi yayınlıyacam durun komtanım” “Mecliste yaptığı antlaşmaları” dediği, A. Ç.’nin “Bi şekilde ne olduğunu ne yapıyo Hatice” “Hiç bana demiyo hani şeye gidiyoduk Çatalcaya götürüyodu beni” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Komtanım o telefonları kapalı ya arayamıyo” “Telefonları kapalı ya arayamıyoruz komtanım” dediği, A. Ç.’nin “Hazır kart alsın bitane canım Allah Allah odamı yasak” “Çatalcadan alırız dur ben birazı önümüzdeki ayın ... Kıbrısa söylim ordanda şey gelsin yanlız o şeye Kıbrısa şeye kitap gönderecez söyle” dediği ve telefonu H. BAHTİYAR’ın aldığı, A. Ç.’nin “…Çatalcayada o adamdan birazcık kitap satalım ona” “20 Temmuz önceside zaten tam dik oturur kitapta şey zaten  sözüde var onun” “Bide o şey neydi Aylin hanıma telefon telefon edecem aklında olsun oraya kitap gönderelimde o seninde konştuk bi 100-200 tane oda birazcık şey yapsın” “Kıbrısa dağıtım yapıp sattırıp işte 1-2 ay sonra parası dönüyo garanti onlar nasıl olsa” dediği, H. BAHTİYAR’ın “Tamam komtanım öyle yapalım” dediği,
Tape No:6686, 19.06.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “…Devlet sahibiyim hamdolsun yaramazlık yok…” dediği, H. BAHTİYAR’ın “..abi şey ne yapıyor bizim doktor hocamız dün görüştülerde Ercüment hoca” dediği, K. AYDIN’ın “Şimdi şey yaptı görüştüler dünde kardeşim herhalde Neriman ablana işini halettim dedi ben sadece onu ilettim” “Şeyleri ... mahkemeler şu bu falan” “Saldırı altınca kalınca kendisini bir anda yanlız hissetti halbuki biz ona yanlız olmadığını her vesileyle söyledik” “Dedik ki biz ne kadar yanlızsak sende o kadar yanlızsın biz yanlız olmadığımıza göre Devletin teminatı altındaki insanlar ama ona idrakta zorlandı…” “Biz emirlere amadeyiz bizde hazırız yapılacak işler için canım benim gözleriden öpüyoruım” dediği, H. BAHTİYAR’ın telefonu D. A. ÖZOĞLU’na verdiği ve D. A. ÖZOĞLU’nun “…ablam dün bir not iletmişti aldık notu gereğini yapıyoruz abi” dediği, K. AYDIN’ın “O vatandaşlar o vatandaşlar şey yapıyolar dün aradı acilen dedi bende peki dedim acilen koştum gittim oraya” “Bu notu verdiler bu sana iletilen notu verdi” “Tabi bilmiyorum doğruluk şeyleri nedir bu işlerin ama biz arz ederiz” dediği, D. A. ÖZOĞLU’nun “Ben gereğini yaptırıyorum” “Detaylı bilgiyi alacam ben” “Ercümen hocayla hiç görüştünüz mü abi” dediği, K. AYDIN’ın “Ercüment hocaya sadece dün kardeşim Neriman dediki böyle böyle söyledi kardeşim” “Ben sadece Ercüment hocaya şunu söyledim dün dedim ki ne konuştuğunuzu bilmiyorum konu nedir bilmiyorum kardeşim meselenizin halledildigini söyle dedi bil” “…bu mahkemeler ona saldırıyla bu sersem gibi oldu bir an kendini yanlız gibi hissetti” “Biz ona söyledik ama o onu algılamadı” “Yanlız olmadığını söyledik ama o onu anlamadı şimdi algılamadı aptal dangalak şimdi algılamayıncada vurdu o yana buyana sersem gibi oldu…” “Zannetti ki kendisi bu işlerin içerisinden çıkabilir kendisinin ilim sahibi olması sanki onu kurtarmaya yeter gibi biz halbuki ben ona herşeyi söyledim” dediği,
Şüpheli Kemal AYDIN’ın Savcılık Beyanında; Durmuş Ali ÖZOĞLU ile 2007 yılından önce yazdığı Şifre Çözüldü isimli kitabını okuduktan sonra kitabı yayınlayan Toplumsal Dönüşüm Yayınevine mektup yazdığını, kitabını çok beğendiğini, teşekkür ettiğini belirtmek için 2007 yılı Ocak ayında kız kardeşi Neriman ile birlikte sırf Durmuş Ali ÖZOĞLU ile tanışmak amacıyla bir dini bayram arifesinde İstanbul'a geldiğini Cağaloğlu’ndaki yayınevinin merkezine geldiğini, Durmuş Ali ve Hatice BAHTİYAR ile orada tanıştığını beyan etmiştir.

Şüpheli Ercüment OVALI’nın Savcılık Beyanında; Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yaklaşık son 3-6 ay arasında Seymen Otelde kaldığı sırada Kemal AYDIN ile yanına geldiklerini, kendisini yayın evi sahibi Ali ÖZOĞLU olarak tanıttığını, bir de yanında Hatice BAHTİYAR diye biri olduğunu, bu bayanın ne işi yaptığını bilmediğini, sekreteri olabileceğini, ama kesin olarak ne iş yaptığını bilmediğini, beyan etmiştir.

Şüpheli Neriman AYDIN’ın Savcılık Beyanında; Durmuş Ali ÖZOĞLU'nu kendisi kitabını okuduktan sonra tanıdığını, Ermeni Fransa ilişkileri isimli kitaplarını beğendiğini, kendisine teşekkür içeren bir faks gönderdiğini, Durmuş Ali ÖZOĞLU'nun Neriman AYDIN’a 2007 yılı Ocak ayında cevap gönderdiğini, ilk defa yüzyüze görüşmelerini, abisi Kemal AYDIN'la İstanbul’a Durmuş Ali ÖZOĞLU'nu ziyaret için özel olarak gittiklerinde görüştüklerini, Cağaloğlu’nda kendi bürosunda Toplumsal Dönüşüm yayın evinde buluştuğunu, Hatice BAHTİYAR ile de orada tanıştıklarını, beyan etmiştir.

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun Savcılık Beyanında; Toplumsal Dönüşüm Yayınevi isimli yayınevinin editörü olduğunu, limited şirket olarak faaliyet gösterdiğini, hissedarları Hatice BAHTİYAR ve Hüseyin BAHTİYAR olduğunu, beyan etmiştir. 

Şüpheli Neriman AYDIN’dan el konulan Toshiba marka hard disk üzerinde yapılan incelemede “NER-AY-1 6.doc” isimli MSword dosyasının içeriğinde; 

- Neriman AYDIN adıyla 19.10.2005 tarihli Hatice BAHTİYAR isimli şahsa hitaben yazılan mektupta; “Aylardan beri müthiş zorluklar yaşadığınızı biliyoruz, fiziken yanınızda olamamamız nedeniyle Sizlerden uzak olduğumuzu, halinizden anlamadığımızı zannetmeyiniz. Tanrı şahittir ki her günümüzde Size Toplumsal Dönüşüm Yayınlarına maddi olarak yardım edememenin hüznünü yaşadık. ..Üstlendiğiniz görevin kutsiyetini ve Türk Milletinin hak ettiği idarecilere kavuşması için Ulusal Mücadeledeki yerini  kalemimiz yazmakta aciz kalmaktadır.” Şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.
Şüpheli Hatice BAHTİYAR’ın telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda;

Şüpheli Adnan TÜRKKAN ile 4 kez görüştüğü, Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU ile 3377 kez görüştüğü, Şüpheli Erol MÜTERCİMLER ile 38 kez görüştüğü, Şüpheli Hüseyi GÖRÜM ile 73 kez görüştüğü, Şüpheli İbrahim ÖZCAN ile 504 kez görüştüğü, Şüpheli Kemal AYDIN ile 200 kez görüştüğü, Şüpheli Kemal Yalçın ALEMDAROĞLU ile 1 kez görüştüğü, Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile 2 kez görüştüğü, Şüpheli Mehmet Fikri KARADAĞ ile 3 kez görüştüğü, Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU ile 4 kez görüştüğü, Şüpheli Neriman AYDIN ile 346 kez görüştüğü tespit edilmiştir.

e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Şüpheli Hatice BAHTİYAR Ergenekon Terör Örgütünün üyesi olduğu, Ergenekon Terör Örgütünün kendisine bağlı “Sivil Unsurların” kurulması ve örgütlenmesi amacı ile hazırladığı “Lobi” adı verilen gizli-örgütsel çalışması uyarınca kurulan Ergenekon Terör Örgütüne bağlı “Lobi Yapılanmasının” kararı ve bu yapılanmanın Sivil Toplum Kuruluşları alanındaki faaliyet şekil ve esaslarını belirlemek için hazırladığı  “Dinamik” adı verilen örgüt dokümanında gösterilen  “Kuvayı Milliye Cephesi gibi Milli Mücadele yıllarında kurulan örgütlerin günümüzde yeniden kurulması ve faaliyete geçirilmesi uygun görülmüştür” hedefinin uygulamaya konulması amacı ile kurulan Kuvayı Milliye Derneğinin kurulmasında etkin rol oynadığı, ERGENEKON terör örgütünün propagandasını yapmak ve örgütün amaçları doğrultusunda kamuoyu oluşturulması için medyanın kontrol altına alınmasının zorunluluğu, ERGENEKON ve Lobi belgelerinde sıklıkla tekrar edilmiştir.şüpheli Hatice BAHTİYAR’ın  ortağı ve editörü olduğu Toplumsal Dönüşüm Yayınevinin ve sitesi vasıtasıyla ETÖ’nün propagandasını yapmak ve örgütün amaçları doğrultusunda kamuoyu oluşturulması medyanın kontrol altına alınması amacı doğrultusunda görevlendirildiği bu görevi kapsamında örgüte eleman kazandırdığı, legal faaliyetleri çerçevesinde sivil demokratik tepki görüntüsü ve kamuoyu oluşturmak amacı ile yönetim aleyhine olan sivil toplum hareketlerini organize ettiği veya içerisinde yer aldığı ile itham edilmektedir. 

Yukarıda geniş olarak özetlenen telefon görüşmelerinden de, ve savcılıktı verdiği ifade diğer ETÖ şüphelilerinin ifadelerinden şüphelinin Ergenekon Terör Örgütünün Kuvayı Milliye Derneğindeki yapılanması ve hiyerarşisi içerisinde şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU  ile irtibatlı olarak İbrahim ÖZCAN’ın hiyerarşisi içerisinde ETÖ’ye eleman kazandırmak, sahibi olduğu internet sitesi ve yayınevi vasıtasıyla propagandasını yapmak, örgütün düzenlediği mitinglerde afiş ve pankart hazırlanması ve hazırlıklarını organize etme, kamu kurum kuruluşları ile irtibatı sağlama faaliyetleri yürüttüğü anlaşılmaktadır.

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun sahibi olduğu Toplumsal Dönüşüm Yayınlarının hissedarı olduğu ve bu yayınevinde çalıştığı, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun birçok faaliyetinden bilgisi bulunduğu, 

Şüpheli İbrahim ÖZCAN’ın Durmuş Ali ÖZOĞLU ile beraber hareket edip, Ankara İlinde Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN’ın SSK’da görevli subay rütbesindeki şahıslarla toplantılar yaptığını bildiğini,

 Durmuş Ali ÖZOĞLU, Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN ile irtibatlı olan Ercüment OVALI’yı tanıdığı,

Fikri KARADAĞ’ı tanıdığını, Ali ÖZOĞLU ile birlikte Kuvayı Milliye’ye üye olduğunu, birkaç defa Kadıköy’deki merkezine gittiğini, derneğin kuruluş aşamasında Durmuş Ali ÖZOĞLU ile birlikte yardımcı olduğu ve daha sonrada bu derneğin basın ve halkla ilişkiler den sorumlu olarak çalıştığını, 

ERGENEKON Terör Örgütünün amaçlarına hizmet eden Toplumsal Dönüşüm Yayınlarının hissedarı olduğu ve bu nedenle 2003 yılında Ergün POYRAZ’ın “Patlak Ampul, Hilafet Ordusundan Arap Türk Partisine, Misyonerler Arasında Altı Ay” isimli kitaplarını bastıklarını, bu yayınevi ve internet sitesinde ETÖ’nün propagandasını yaptıkları bu sitede askeri kişilerin yazı yazdıkları ve emekli generallerin imzalayacakları önsözleri ve konuşmaları kendi yazarlarına hazırlattıkları, yayınevinin bazı sorunları için vazifeli generalleri kullandıkları ve yayınevinde basılan kitapların ETÖ propagandasını yapmak amacıyla askeri kurumlara bedava dağıtımının yapıldığı ve kamu kurum ve kuruluşlarına ve emniyet, jandarma ve adliyede kendilerine yakın üst düzey kişilere dağıtıldığı anlaşılmaktadır. 

Ayrıca Neriman AYDIN’ın bu sitede yazı yazdığını, her ne kadar Şüpheli Hatice BAHTİYAR’ın aşama beyanlarında ERGENEKON Terör Örgütü üyesi olmadığını, bu örgütle herhangi bir ilgisinin bulunmadığını belirtmiş ise de; ERGENEKON Terör Örgütünün amaçlarını bilebilecek konumda olduğu Neriman AYDIN ile yapmış olduğu işi örgüte bağlılık bilinci içerisinde kutsal bir vazife olarak nitelemekte, varlığını yaşatmak için mücadele ettikleri kendi derin devletleri adına çalıştıklarını beyan etmekte ve kendi yayınevini  Türkiye Cumhuriyeti Devletinin bekasıyla özdeştirdikleri, yayınevinin bazı bürolarını gizli olarak tuttukları ve karargah olarak niteledikleri anlaşılmaktadır. Şüpheli Neriman AYDIN ile yapmış olduğu görüşmede kendi devletleri olarak niteledikleri örgütü koruyucusu olarak gördükleri Anayasa Mahkemesi devletinin kararlarının uygulanması gerektiğini aksi takdirde sonlarının çok kötü olacağını belirttiği konuşmasında ETÖ’nün genel anlayışı doğrultusunda devlete ihanet edenlerin cezalandırılacağı ve bu görüşe katıldığı, örgütün amaç ve hedeflerini benimsediği görülmektedir. 

Örgüt kendi amaçları ve görüşlerine uymayan devlet adına yapılan tüm icraatları ihanet olarak algılamakta ve suçlamaktadırlar. Bu amaçla örgüt üye ve dernekleri kamuoyu oluşturup ETÖ amaçları doğrultusunda toplu eylem ve gösteriler yaptıkları ve ülke içerisinde kargaşa ortamı yaratıp halkta panik ve kutuplaşmaya yol açacak eylemleri yapmayı benimsedikleri ve bilfiil organize ettikleri anlaşılmaktadır. Şüpheli İbrahim ÖZCAN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU hiyerarşisi içerisinde başında bulunduğu toplumsal dönüşüm yayınevine bu tür mitinglerde kullanmak üzere afiş, bayrak, poster ve pankartlar hazırladıkları, bu pankartlıların hazırlanmasında mali destek sağladıkları ve kullandıkları anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Hatice BAHTİYAR Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun tutuklandığı esnada avukatının talimatları doğrultusunda ona ait hard diski kolluk kuvvetlerinden saklamaya çalıştığı ancak kolluk marifetiyle ele geçirildiği bu diskin incelenmesinde ise örgütün amaçları doğrultusunda kullanılmak amacıyla çeşitli devlet kurumlarından elde edilmiş belgeler olduğu görülmüştür.

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU ile birlikte diğer Şüpheli İbrahim ÖZCAN ile irtibatlı olarak Ergenekon terör örgütüne üye olduğu anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Hatice BAHTİYAR’ın Ergenekon Terör Örgütü üyesi olma suçundan eylemine uyan TCK’nun 314/2 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

52-Şüpheli Hamza DEMİR

a-Savunmaları,

Emniyet beyanında; 

Şüpheli Hamza DEMİR’ in emniyette alınan ifadesinde özetle; 1992-1996 yılları arasında da Mersin ilinde Ülkü ocakları İl Başkanlığı yaptığını, 1997 yılında Mersin Milliyetçi Hareket Partisinden kaydını sildirdiğini, şu an her hangi bir kuruluşa kaydı bulunmadığını, 

ERGENEKON terör örgütüne hiçbir zaman karışmadığını, adı geçen şahısları tanımadığını, bu şahıslardan elde edilen belgelerden bir bilgisi olmadığını,  ERGENEKON terör örgütünde her hangi faaliyetinin olmadığını,  

Lobi isimli belgenin ne olduğunu ve bu belgenin kimler tarafından hazırlandığını bilmediğini, böyle olaylar ile yakından ve uzaktan her hangi bir ilgisinin olmadığını, her hangi bir görev almadığını,

Soruşturma kapsamındaki ismi geçen şahıslardan Kemal AYDIN’ı geçmişi ülkücü olması nedeniyle yaklaşık 10-15 senedir tanıdığını, samimiyeti olduğunu, kendisi ile yüz yüze ve telefonla görüşmeleri olduğunu, bu görüşmelerde hal hatır sorduğunu, bunun dışında başka bir ilişki olmadığını, bu şahsın ne iş yaptığını bilmediğini, 
Neriman AYDIN’ı Kemal AYDIN’ın kardeşi olup bu vesile ile tanıdığını, kendisi ile de Kemal AYDIN’la olduğu gibi ailece görüştüğünü. Bu şahsın iş yerine hiç gitmediğini, 

Kemal AYDIN’ın kendisine birkaç tane gencin yanına geleceğini söylediğini,  gelecek olan bu şahısları kendisinden ağırlamasını ve ikramda bulunmasını istediğini, kendisinin de tarihten yaklaşık 1 ay kadar önce Ankara ilinde Mahalle olarak bilmediği Konur 2 Sokak isimli adreste bulunan Buluş Çay Salonu isimli yerde Kemal AYDIN’ın kendisine bahsettiği şahıslar ile görüştüğünü, 


Kemal AYDIN’ın yanına gönderdiği şahısların ne için geldiklerini ve ne hakkında konuşacaklarını söylemediğini,  kendisinin de bu şahısların neden yanına geldiklerini sormadığını, sadece bu şahısları ile oturup çay içeceklerini söyleyerek buluştuklarını,
kahvehaneye yanına gelen şahısların isimlerini bilmediğini, şahıslar ile tanışıp kahvede oturup sıradan konuları konuştuklarını, akşamüzeri olduğu için fazla oturmadıklarını,  kendisine Harbiye Askeri Okulunda okuduklarını söylediklerini, ancak şahısların gerçekten burada okuyup okumadıklarını bilmediğini, kendisinin Kemal AYDIN’ının içerisinde bulunduğu söylenen örgütlenme ile bir ilgisinin olmadığını, bu şahıslar ile görüşmesinin illegal bir amacı bulunmadığını, sadece Kemal AYDIN’ın misafirleri olduğu için ağırladığını,


Kemal AYDIN “görevini yap” derken kendisine misafirlerini ağırlaması için söylediği bir söz olduğunu, kendisin de “görevimi yapıyorum” derken misafirlerini ağırladığını kastettiğini, kendisini mahcup etmediğini söylediğini, bu şekilde konuşmalarının bunun dışında bir amacı olmadığını,


Aramada ele geçen cep telefonunun kendine ait olduğunu, sim kartın ise eşinin üzerine kayıtlı olup, ancak bu hattı kendisinin kullandığını beyan etmiştir. 

Savcılık beyanında;

Şüpheli Hamza DEMİR’ in Savcılıkta alınan ifadesinde özetle; Emniyette verdiği ifadenin doğru olup aynen tekrar ettiğini,  kendine ait 0 532 371 77 11 telefonu olduğunu, 0 536 936 67 88 numaralı telefonun daha önce kendine ait olduğunu, bir müddet kullandıktan sonra attığını,  KEMAL AYDIN' ı eski ülkücü olmasından dolayı tanıdığını, bir avukatın yazıhanesinde tanıştığını, NERİMAN AYDIN' ı da kardeşi olması dolayısıyla tanıdığını, gözaltındaki şahıslardan diğerlerinin hiç birin tanımadığını,

Dosyadaki mevcut telefon görüşmelerinin kendisine emniyette okunduğunu, ancak görüşmeleri gerçekten hatırlamadığını, şu an kafasının durduğunu, telefon görüşmelerinde geçen askeri okul öğrencileri ile yemek, toplantı gibi konuşmaların hiç birini hatırlamadığını, 

Konuşmalarda geçen N.Ö.’ü tanıdığını, İstanbul' a geldiğinde yanına uğradığını, Metro Turizmin sahipleri ile amca çocuğu olduğunu, onların yanında çalıştığını bildiğini,  V.Ü.'ı tanımadığını ve kim olduğunu ve onunla yaptığı görüşmeleri şu anda hatırlayamadığını,

 HÜSAMETTİN ve HASAN isimli şahıslar hatırlamadığını, 

Ş.D.' ı tanıdığını, iş için görüşmüş olabileceğini, ancak içeriklerini hatırlayamadığını, yapılan telefon görüşmelerinde "Hukuksal olmayan konuları benim ile görüş" derken bunların iş meselesi olduğunu, ancak şu anda hatırlamadığını, (Tape 6926) 

 Tape 6948’de geçen "Genel Kurmay' da görevli bir yerdeyim benim telefonum dinleniyor" şeklinde bir şey demediğini,

 Tape 6950’ de geçen “İstanbul Ağır Cezada iş bitirttiririz" şeklinde görüşmeyi hatırlamadığını, 

Tape 6951’de geçen Harbiyeliler kelimesinde kendisinin KEMAL abinin misafiri diye ilgilendiği kişilerin Harbiyeli öğrenci olduğunu daha sonradan öğrendiğini, baştan bilmediğini, yemek yerken öğrendiğini, 

 Kendisinde ele geçen Milli Birlik Hereketi Ana Tüzük isimli belgenin şu anda ölmüş olan avukat S.E. tarafından böyle bir dernek kurmak için kendilerine verdiğini, ancak dernek kuramadıklarını ve kendisinde kaldığını, 

 Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olmadığını, Askeri bir kurumda gizli veya açık bir görevi bulunmadığını, zaman zaman ihale işlerine yardımcı olduğunu,

 Kemal AYDIN’ı 1979 yılından beri Ülkü Ocaklarına gidip gelmesinden ve ayrıca B.T. isimli şahısla da Kemal AYDIN’ın sık sık görüştüklerini bildiğini, kendisinin de ara sıra B.T.’un yanına gittiğini, avukat A.E.’in ofisinde 2002 yılında karşılaştıklarında aralarındaki samimiyetin arttığını,  Mehmet Ali ÇELEBİ ve Noyan ÇALIKUŞU’nu tanıdığını, bu şahıslar kendisi ilk gözaltına alındığı sırada oğlu Erhan DEMİR’in yanına gelerek elimizden ne gelirse yapmaya hazırız dediklerini, daha sonra da bu şahısların kendisine “abi sen Kemal Abi yüzünden bu sıkıntılara düştün, bizimde sana yardım yapmak borcumuz” diyerek maddi manevi her türlü yardıma hazır olduklarını kendisine beyan ettiklerini,

  Mehmet Ali ÇELEBİ’yi 14.09.2008 günü Kemal AYDIN’ın annesinin evine iftara giderken kendisine Kemal AYDIN’ın Y. Paşa’ya çok güvendiğini söylediğini,

07.07.2008 günü saat 19.29’da Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde Noyan ÇALIKUŞU’nun “büyüğümüz” olarak bahsettiği şahsın Kemal AYDIN’ olduğunu, 

11.08.2008 günü saat 22.53’te Noyan ÇALIKUŞU’nun gönderdiği, “Eyvallah Hamza abi. senin gibi asil bir Türk evladının hizmetinde olmak şerefimizdir. Yârin mesaiden sonra hallederim” içerikli mesajla ilgili olarak, sıkıştığı için Noyan’dan para istediğini, parayı aldıktan sonra Noyan’a borcunu verdiğini,

19.08.2008 günü saat 22.16’da B. isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen ifadelere ilişkin, konuşmada ismi geçen Hasan isimli şahıs H. A. olduğunu, bu şahısın kendisini yine telefonda geçen Yusuf isimli şahısla birlikte dolandırdıklarını, telefonda geçen Zeki isimli şahıs ise kendisini dolandıran Hasan’ın akrabası olup, bu olay zoruna gittiğinden o sinirle böyle bir konuşma yaptığını,

 15.09.2008 günü saat 11.43’te Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesi ve Noyan isimli şahısın kendisinin çeşitli maddi ihtiyaçlarını karşılamak amacıyla para göndermek istemesinin sebebi sorulduğunda, Noyan’ın kendisine sadece bir sefer para gönderdiğini,  bunu geri ödediğini, kendisine yardımcı olmak için para vermeyi teklif ettiklerini, kendisinin de bir daha bunlardan para almadığını,

01.08.2008 günü saat 09:49’da Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde bahsedilen üzerine kayıtlı telefon hattı almamasının sebebinin ve görüşmelerini neden üstüne kayıtlı olmayan telefon hattından yaptığı sorulduğunda; üzerine kayıtlı olmayan hiçbir hat kullanmadığını, kimseye hiçbir telefon hattı vermediğini, bu görüşmede geçen Haydar isimli şahsı tanımadığını beyan ettiği,

23.08.2008 günü saat 14.23’de Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığınız telefon görüşmesinde sözü edilen Noyan ÇALIKUŞU isimli şahısla neden farklı telefon hattından görüşmek istediği sorulduğunda,  telefonların dinlendiğini, rahatsız olduğunu, Noyan ÇALIKUŞU isimli şahısla görüşmek istediği Telsim hattının numarası numarasını hatırlamadığını,

18.09.2008 günü Ankara ili Keçiören ilçesi Pınarbaşı Mahallesi Kızlarpınarı Caddesi Buca Sokak No:9/7 sayılı yerde yapılan aramada ele geçen cep telefonu, sim kart ve dokümanların tamamının kendisine ait olduğunu, Osman BAYDEMİR’e ait bilgisayar çıktısını ilk defa gözaltına alındığı sırada evinde gördüğünü, ikametinde ele geçirilen not defterinde yazılı şahıslardan Mustafa BALBAY ve Abuzer isimli şahıslarla hiçbir telefon görüşmesinin olmadığını, Prof. Dr. Ercüment OVALI isimli şahısla iki üç defa telefonda görüştüğünü beyan etmiştir.

Sorgu beyanında; 

           Eski savunmalarına benzer olarak savunma yapmış, Neriman Aydın ile birlikte olduğunu gösteren fotoğrafların doğru olduğunu, iletişim tespit tutanaklarının doğru olup kendisine ait olduğunu beyan etmiştir.

b-Elde Edilen Dokümanlar

Şüpheli Hamza DEMİR’ in  Keçiören Pınarbaşı Mahallesi Buca Sokak No:9/7 sayılı adresinde yapılan aramada;

0000659029 seri numaralı Casper marka bilgisayar kasası, 

12 adet CD, 

14 Nisan 2008 pazartesi günlü Sırrı Yüksel CEBECİ tarafından yazılan “Çerkesler Darbecimi?” başlıklı makaleye ait gazete kupürü, 29 Nisan 2008 Salı günlü Rıza ZELYURT tarafından yazılan “Nerede şu imanlı gençlik?” başlıklı yazının bulunduğu gazete kupürü, 1 Mayıs 2008 Perşembe günlü Rıza ZELYURT tarafından yazılan “Ergenekon tutuklusu Ferit İLSEVER’den mektup” başlıklı makalenin yazılı bulunduğu gazete kupürü,

 5 sayfalık “Derneği Tüzüğü” ibaresi ile başlayan “Geçici Yönetim Kurulu” ibaresi ile biten A4 kağıdına yazılı, 11 sayfa “Dernek kuruluş bildirimi” ile başlayan geçici yönetim kurulu ibaresi ile biten A4 kağıdına yatay basılı, 16 sayfa “Milli Birlik Hareketi Derneği Ana Tüzüğü” ibaresi ile başlayan “Geçici Yönetim Kurulu” ibaresi ile biten A4 kağıdına basılı mavi şeffaf dosya içerisinde , “Dernek Kuruluşunda İstenen Belgeler” ibaresi ile başlayan “Tüm istenen belge süreleri 6 ayı geçmemiş olacak” ibaresi ile biten A5 kağıdına basılı, “Kuruculuk Belgesi” başlayan “İmza” ibaresi ile biten A5 kağıdına basılı doküman,

şüpheli Hamza DEMİR’in Ankara Keçiören Pınarbaşı Mahallesi Kızlarpınarı Caddesi Buca Sokak No:9/7 sayılı yerde el konulan,

 (5) sayfa Prof. Dr. Hamza HOCAGİL ve avukatları tarafından Kültür ve Turizm Bakanlığına hitaben yazdığı İkramiye talebi ile ilgili dilekçe ve aynı konuyla ilgili yapılan yazışmalara ait evrak, (5. sayfanın arka kısmında General Bertan NOGAYLAROĞLU yazısı yazılmış)

 (1) sayfa DYP Muğla İl ve İlçe Başkanlarına ait telefon numaraları ile başlayan, arkasında el yazması notların bulunduğu, arka kısmında Gruplar halinde sandık görevlileri ile toplantı yapıldı, gerekenler anlatıldı ile başlayan Gençlik Kolları-Baş-Oğuzhan TÜREL- 0544 500 77 95 ile biten A4 kağıdı,

(5) sayfa “İşte yüz maddede gerçekler ile başlayan 100 AKP gerçeği bitti” ile biten not kâğıtları,

(1) sayfa üzerinde el yazılı notların olduğu ARIA GSM şirketine ait matbu form üzerine Ramazan ÇETİN 0 532 763 44 06, 457098496964-37920-Yalçın Küçük-ŞEBEKE-Tekelistan- Oktay SİNANOĞLU- Hedef Türkiye- Bye-bye Türkçe-575875 637850-72759- Özcan SÜSLÜ 658 10 35 yazıları mevcut) 

(1) adet Ulusal Güçler Birliği Hareketi, Yeniden Kuvvai Milliye Hareketinin Yapılanması başlıklı 38 sayfadan ibaret Tüzük,

(1) adet Can Dündar-Celal Kazlıdağlı’nın yazılan ve imge basım evi tarafından 4. baskı olarak basılan ERGENEKON DEVLET İÇİNDE DEVLET isimli kitap,

(1) sayfa üzerinde Murat gül-Malatya Gümrükte geçici görev-Mersin-İskenderun-Adalet Bakanlığında Diyarbakır’dan İstanbul istiyor, tayinler tahsisler Daire Başkanlığı, arka kısmında Mustafa MESCİ isim, adres ve telefon numaralarının bulunduğu el yazması notların olduğu küçük kağıt parçası,

(15) sayfa  “Türkçülük ile başlayan …. İctimai Huzurluğa neden olacaktır” ibaresi ile biten Türkçülük ve Türk Milliyetçiliği konularında yazılan el yazması notlar,

(36) sayfa “Ülkücü Düşünce Derneği ile başlayan…. ve demek ki Milliyetçi otorite, bütün otoritelere karşıdır” ile biten bilgisayar ve daktilo çıktısı notlar,

(1) sayfa not kağıdına mavi tükenmez kalemle yazılmış “1-400.00 bin lira muhasebe kayıtlarında dur. Ali Gönül Birinci Meclis başı-toprak işine bakar, 2-Başkanın kaydına 100 bin dolar karşılığında 2 adet 75 -75 çek verildi, rüşvet verildi,belgeli eniştesini tehdit ediyor, 3-Belgeli ek bina inşaat yapılarken Baş Yardımcısı aracılığı ile Başkanı ve Başkanın kaynına 120.000 aktarılması, bunun gibi onlarca, otel kayıtları Başkan Yardımcısının kayıtları (Fuhuştan) Çerkezköy’te Taksim kayıtları var, 4-Başkan kendi yandaş, mega inşaata yaptırım hak edişi karşılıksız başkasıyla kendi yandaşları borçlarına dağıttı, 35.000 lirayı Baş kaynına avanta verildi. Mega inşaatlar hesaplaşmak için tehdit ile şirketin makbuz alıp kendi harcamalarına göre kesip dağıttılar” yazısı, 

(1) adet Ergün POYRAZ tarafından yazılan üzerinde “kanla abdest alanlar Said-i Nursi’den Fethullah GÜLEN, DEMİREL ve Ecevit’e Nurculuğun tüm bilinmeyenleri” yazılı Toplumsal Dönüşüm yayınları tarafından basımı yapılan 544 sayfadan ibaret kitap, 

(1) adet 2006 tarihli 96 sayfadan ibaret “Önce Vatan dergisi”nin 3-4 sayısı,

(1) adet “Vatansever Kuvvetler Güçler Birliği Hareketi Ana Tüzük 2005 Ankara” ibaresi bulunan Dernek Tüzüğü,

(7) adet “Türkeli Aylık Siyaset, Fikir, Kültür ve Sanat” dergisinin çeşitli sayıları,

 (1) adet kahve renkli üzerinde notebook no:85100 Şahin yazıları bulunan telefon fihristi içerisinde 4 ayrı avukata ait kartvizit,

(1) sayfadan oluşan Osman BAYDEMİR ve Ahmet TÜRK’ e ait http://www.diyarbakir-bld.gov.tr/haber_image/esbaskanlar-baydemir-1.jpg azısı bulunan 19.09.2006 tarihli renkli bilgisayar çıktısı resim,   

(1) sayfadan oluşan Osman BAYDEMİR ve beraberindekilere ait http://www.diyarbakir-bld.gov.tr/galeri/1%20(22)_jpg.jpg yazısı bulunan 19.09.2006 tarihli bilgisayar çıktısı resim, 

(2) adet “Dolunay Aylık Fikir ve Ülkü dergisinin” Ocak 2005 tarihli 27 sayılı ve Şubat- Mart 2005 tarihli sayılı dergisi,

(1) adet Kamu Çalışanları Vakfı tarafından basımı yapılan “Kamu Çalışanlarının Sesi Türkav” Nisan- Mayıs 2004 tarihli 8. sayılı dergisi,

(1) adet “Kuvvai Milliye Aylık Tarih ve Kültür dergisi”nin Ocak 2001 tarihli 61 sayılı dergisi,

(1) adet Tanrı Dağı Aylık Düşünce dergisinin 1 sayılı dergisi,

(1) adet Aydınlık Haftalık Haber Yorum dergisinin 02 Ocak 2005 tarihli 911 sayılı dergisi,

(1) adet Toplumsal Düşünce Derneği tarafından basılan Aralık 2000 tarihli 1 sayılı “Toplumsal Düşünce dergisi”,

(1) adet 1. Boyut Aylık Aktüel, Fikir, Sanat, Siyaset isimli 01 Ağustos 2001 tarihli dergisi,

(1) adet “Muzaffer ÖNDAĞLI’nın hatırasına Starateji açısından Türk Dünyasının meseleleri” başlıklı Ankara Ticaret Odası ve Tür Ocakları tarafından yazıları bulunan Mustafa KAHRAMANYOL tarafından basıma hazırlanan 63 sayfadan ibaret kitap,

(1) adet Şubat- Mart 2005 tarihli 48 sayfadan ibaret ALMİLA Soysapolitik, Kültür ve Edebiyat dergisi,

(1) adet sayı: 1, 2005 tarihli 180 sayfadan ibaret Turan Fikir Düşünce ve siyaset dergisi,

(1) adet üzerinde 1/18434113 sigorta nolu KEKKİN ÇELİK yazısı bulunan not kağıdı,

(1) adet ön yüzünde Tarım için istenilen belgeler, arka bölümünde kalemle KIRAÇ BELEDİYESİ yazılmış küçük not kağıdı,

(1) adet ön yüzünde “Kenan TEMİZEL 0216 495 7840, 0532 695 3311, 0506 474 1870 her tür bakım işleri, arka bölümünde bel-baş. İsmail- İpe- Çatalca 0542 5135409, 0212 789 5636- özel Kalem” yazısı bulunan not kağıdı,

(1) adet Ahmet ĞÜRDAL tarafından Kredi Yurtlar Müdürlüğüne yazılmış imzasız dilekçe,

(1) adet Bebek katili APO ders kitaplarında başlıklı gazete haberi,

(1) adet üzerinde Prof. Doktor Ercüment Ovalı fotoğrafı bulunan Ergenekon Terör Örgütüne yönelik operasyon ile ilgili gazete kupürü,

(1) adet Ankara Ticaret Odası ile başlayan ve içerisinde; “ABUZER-İst-533 268 2803-Çelebi Komutan: 0545 467 8899, Ercüment OVALI: 0532 572 9174, 3280352, İş: 0462 326 0209, Ev: 377 3197, Kemal AYDIN: 0533 236 9786, Noyan Komutan: 0505 452 8572, Mustafa BALBAY: 0533 318 8486, Neriman: 4950445, Neriman: 0533 749 7918…” şeklinde isim ve telefon numaralarının olduğu belgeler ele geçirilmiştir.

c-Telefon Görüşmeleri


Tape No:6923, 26.01.2008 tarihinde X şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde; X ŞAHSIN “Ben İzmir’deyim ...” dediği, H.DEMİR’ in “Bende Ankara’daysan geldim diyecektim” dediği, X ŞAHSIN “Burda bi şey varda onunla ....” “Sit alanına mı girmiş nedir o adamın kendi yeri” “Adamın yerini SİT ALANINA sokmuşlar” dediği, H.DEMİR’ in “Ha o bi bi konuyu öğrenek de ona göre şey yapalım” dediği, X ŞAHSIN “Ya bu Mustafa ... Mustafa’yı tanıştırdın korkak biri bu ne iştir la telefon açıyorum telefona çıkmıyor bişi konuşmıcan bişi etmiycen” dediği, H.DEMİR’ in “Abi telefonda şey etme konuşma …” “… ya telefondan da sorma adamların hep dinleniyor telefonları ya” dediği, X ŞAHSIN “… senin ki nasıl senin telefon nasıl” dediği, H.DEMİR' in "…bu iyi canım öbür 532 li sakat da” dediği,  X ŞAHSIN "Bugün görebilin mi onları” “Ya görmen ne biliyon mu onlara dediğim dosyayı çabuklaştıra bilirmi tasdik ettire bilirmi” “Ya şimdi ney biliyon mu kaça yaparlar olur mu mali.... mali....de” dediği,  H.DEMİR' in "Şimdi dosya nedir ne değildir bilmiyoruz ki kaça yapsınlar ne etsinler yani” dediği,  X ŞAHSIN "MALI İADE ETTİRE BİLİRLER Mİ çabuklaştıra bilirler mi bide neyi öğrenicen başka bi şey istemiyorum ben” dediği,  H.DEMİR' in "Tamam tamam abi” dediği,  

Tape No:6924, 27.01.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' İN "Abicim Nurettin de geldi oturuyoruz Nurettinle zamanın olursa uğra” dediği, 

Tape No:6925, 30.01.2008 tarihinde  X ŞAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " … şimdi bi şehir dışına çıkartıyorlar da beni gelince anlatırım bi yerlerde bi görev verdilerde” “Ben şimdi bi seminere gidiyorum gardaş bi seminer verip gelicem bi ara” “… ben doktora söyledim seni illa bi tanışak falan dedi de” dediği, 

Tape No:6926, 30.01.2008 tarihinde N. Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' İN " Heh ben şimdi Hocayı bekliyorum gardaşım hocayla bi 10 dakika görüşmem var otogara geçicem” dediği, N.Ö.' ün  “(He he 41 numara HAMZA DEMİR diye yaz) Bir buçuk arabasına 41 numara” dediği,  H.DEMİR' in " Şey Albayda görüştüm Albaylanda” “Hanımı eve gönderdikten sonra gelince konuşuruz ondan da detaylı bilgiler geldi” dediği,  

Tape No:6927, 30.01.2008 tarihinde N. Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in "Gözünaydın şey tamamlanmak üzereymiş 2 güne kadar tamamlanıyormuş şey” “Ya projemiz ya” “Önümüzdeki haftada gardaş anlaşmaları yapıyoruz gurbanım el sıkıştık şimdi oradan aradım da iki sefer seni  cevap vermedin el sıkıştık hayırlaştık şeylen falan hocaylan tamam mı gardaş bizim işimiz oldu gurbanım dünya benim oldu gardaş şeyede o hani bi şeylerde istediler ya” “… onada bakıcam ben dedim size borç veririm yani bi yerde alırım” dediği, 

Tape No:6928 30.01.2008 tarihinde N. Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in " Gardaş şimdi biz hayırlaştık tamam mı şeyimizde oldu önümüzdeki hafta dosyamızı o şeylen dosyaya koyım şeleri falan projelernen tamam mı gardaş” “Dosyamız elimizdeki Cumaya kadar çıkar Allah izin verirse” “…yanlız Turan beye dikkat et” “O emanet içinde dedim elimizden gelen her şeyi yapacaz gardaş istediğin yerden varya hoca dediki gardaş istediğiniz yerden peşinatla alabilirsiniz getirin dedi şey ederim biz ..... imza atalım o haldeler tamam mı gardaş” “Ha bir ikincisi beni belediye başkanı ile görüştürdüler Ayvalık Belediye Başkanıyla” dediği, N.Ö.' ün  “He şimdi Memet de aradı beni o şeyleri istiyor adam varmış” “O Ayvalık değil de şey hani bu şey var ya benzin istasyonları falan aldı” “He he Bozöyük” dediği,  H.DEMİR' in "Şimdi gardaş ben ikisiylede görüştürdü beni hoca derki o senin dünkü konuştuğun arkadaş varya” “O sana ikinci .... demiştiya” dediği, N.Ö.' ün  “Memete Memete ne diyim o zaman” dediği,  H.DEMİR' in " Heh Memet de yarın de konuşak deki Memet yarın oturup koruşuruk de gardaş yarın seninle komple bu işlere bakıcaz” dediği,  

Tape No:6929 31.01.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; K.AYDIN' ın “Güzel Türk gözlerinden öpüyorum” dediği,  H.DEMİR' in " Ben sana ufak bir bilgi verecem de bi RAPOR tutucam da” “Bu Kilis’te bizim Türk şirketleri üzerinden oranın biliyon şey o toprak satma olayı falan durduydu şimdi bizim Türk şirketleri üzerinden bizim Ahmet abi aradı dediki gardaş dağlara taşlara bu Yahudiler para veriyor dönümüne 1 milyar 2 milyar veriyorlar dedi bizim Türk şirketleri üzerinden dedi” “Abi ben ismini falan hep alıcam” “Şu anda Ahmet abi Kilis’te” “Dün beni aradı epey dertlendi ağlıyor” dediği K.AYDIN' ın “Telefonda konuşma” dediği,  H.DEMİR' in " Heh tamam bide bizim eski abilerimizden şimdi birini tanıdımda” “Abi bu minibüsçüler federasyonu başkanı genel başkanıymış İstanbul başkanıymış” “Onunda çok selamı var kulağını çınlattık” “… o da bi şeyler anlatıyor güzel Rapor tutup gelicez abi” dediği K.AYDIN' ın “Bütün bilgiler lazım …” dediği, 

Tape No:6930 01.02.2008 tarihinde V. Ü. ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' İN " Bana bak Kemal abiyle bi görüş sen ya” “Ya Ankara’da” dediği, V.Ü.’ ın “O kahvede mi olur bi yerde” dediği,  H.DEMİR' in " Bi telefon açda gardaş o kahveye 12 ye doğru gelirde sen telefon açarsan erkenden gelir o” dediği, V.Ü.’ ın “O hangi kahveydi o hangi kahveydi onun adı neydi kahveyi bana” dediği,  H.DEMİR' in "Konur sokak Konur sokak 39 numara” dediği,  

Tape No:6931 02.02.2008 tarihinde V. Ü. ile yaptığı telefon görüşmesinde;  V.Ü.' ın “Kemal abi ile dün görüştüm bugünde biraz işleri vardı görüşemedik” dediği,  H.DEMİR' in " Ha iyi sohbeti kaynattınız o zaman” “Nasıl gardaş çalışmlar nasıl Hacı Bektaş’da iyimi” dediği, V.Ü.' ın  “… Hacı Bektaş’da biraz gidiyor işler” dediği, dediği,  H.DEMİR' in " Bak hele bi gün güzel bi yürüyüş ayarlıyalım a.... koyım Türk den başkasının anasını s...iyim diyim valla neydek a.... koyım” “Şeyin imtihanı nasıl gitmiş” dediği, V.Ü.' ın “O kazanamamış ya hepsini geçmiş geçmiş en son sohbet ediyolarmış üniversite açık öğretimde okuyorum 4 yıllık demiş 2. sınıftayım demiş annemle babam ayrılığını onlar yazıyorlar bilgiler veriyorlar biliyon mu aile durumu hakkında” dediği,  H.DEMİR' in "Abi şimdi askeriye ye alımlar olacak müracaat etsinde çocuk ben benim oğlanda müracaat ettiriyorum onun içinde verdirelim” “Senin oğlanlarda müracaat etsinde ikisinide verelim” “… müracaat ettiğinde haberim olsunda bizim oğlanla ikisini şey yapalım” dediği,  

Tape No:6932 09.02.2008 tarihinde N. Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in "Gardaş ben biraz önce Kemal abi (Kemal abi olarak bahsi geçen şahsın  Kemal Aydın olduğu değerlendirilmiştir) ile bir yerdeydik o bilgileri konuştuk değerlendirdik senin telefonunu aldılar tamam mı gardaş Kemal abinin adıyla benim adımla seni her an araya bilirler” “Yani orda oturup seninle başka bir yerde görüşüp o hani otogar meselesinden o bide şey at yarışları olan yer demiştiniz ya” “Ha oralardan bilgi alacaklar yani seninle irtibat kuracaklar ..... orda yani en şey yere seni şey ediyolar gardaş tamam mı yani organize edebileceğini falan  ben her şeyi şey ettim anlattım Ayvalık ve Bozöyük de söledim gardaş eğer sen olur dersen şeyler bir alıp konuşacaklar Galiple akıllı ol devletin kim olduğunu bil bütün şeyde  Nurettinin üzerinden  bize bilgileride getir diye şey diyecekler gardaş tamam mı” “Sen al dersen senle görüştükten sonra alıcaklar” “Her an Kemal abinin veya benim adımla Kemal abinin adıyla şeyle arayabilirler seni” dediği, 

Tape No:6933 09.02.2008 tarihinde Kemal AYDIN  ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in "Abi ... Nurettin’le görüştüm Nurettin her zaman beklerim gardaş diyor ayrıca başka şey dosyalarda tutuyorum diyo” dediği, K.AYDIN' ın “Tamam tamam” dediği, 

Tape No:6934 09.02.2008 tarihinde N. Ö.’ ün yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " He gardaş şimdi şeydek ben konuyu sana anlatayım şimdi müsaitsin dimi” “Hah şimdi biz oraya çıktık Kemal abinin bacısı falanda geldiler ben konuyu detaylı anlattım” “İşte Kayseri’den Bursa’dan felan hepsini anlattım ordaki dönen dolapları falan dediler ki gardaş biz kiminle görüşelim orda dediler ilerde buralara güveneceğimiz sahip çıktıracağımız kim var seni anlattım dedim ki müthiş bir insan gardaş müthiş bir türk... Nurettin beyin bize telefonunu ver dediler telefonunu verdim gardaş Ayvalık ve Bozöyüğü anlattım dedim ki böle böle Nurettin geçen dedim iki gün önce s...tir ettirtti  bunlara yani orayıda ele geçirmesinler gardaş yoksa buralar çok önemli  bu paraları aklıyorlar falan diye dedim Nurettin orayı Ayvalık Belediye başkanına s...tir ettirtti Bözöyüğüde iki sefe durdu da benide İstanbul’dan onun için salmadı yani gardaş bi dur burayı iptal ettiriyim” “… abi bi tanışın yani bi yerde işte gazteci gibi sivil gibi varın şey edin konuşsunlar ya müthiş bir arkadaşımız dedim geçmişte dedim geleceğinde de bide dedim en korktukları dedim otogarda dedim kürtçülerin dedim bu adam yani hele dedim bu ordan çıksa dedim yani bizi özellikle tutuyor ki gardaş ama burdan gitme dedim ki tek bir korktukları yıldıkları o kardeşleri falan yanında sağlam durdukları için dedim tek yıldıkları bu bu da  dedim …” “… bütün detaylı bilgileri verdim ben ama şunuda sölediler Nurettin beyle Allah izin verirse dediler sizleri bi yere getirecez gardaş çok teşekkür ediyoruz dediler …” “… ben şimdi pazartesi günü akşam binerim gardaş benim Almanya’dan olumlu cevaplar geldi” “Pazartesi günü yani şey gili o kadınlar gelirse deki salı günü gelin de gardaş salı günü öğlenden sonra ya at şeyi dosyaya ben bir bakıyım gardaş ona göre hareket edelim” “Şimdi hocada geliyor ya pazartersi ben dayıyla görüşeyim öle çıkıyım buradan” “… salı sabahı Eyüp Belediyesine geçerim Eyüp Belediyesiyle görüşürüm dosyayı gardaş garanti altına alırız öyle üzerimize alırız” dediği, N.Ö.' ün  “Ya fark etmez her türlü alırız gardaş devrini sen rahat ol” “Şu bizim belgemiz bi çıksa ortak bizi kimse durduramaz dağlar taşlar” “Sen o dayımlada görüş dayımla dayımla görüşün oturun” “Dayımla görüşün o işi bitirin en az almazsa 7 bin şeyi 3 bin şeyi alır” dediği, 

Tape No:6935 11.02.2008 tarihinde Hüsamettin…  ile yaptığı telefon görüşmesinde;  dediği,  H.DEMİR' in "Anladım dün be dün kulağını çınlattık abi dün evvelki gün ben o bilgileri ulaştırdım gardaş seninle ..... görüşecekler ben onu geldiğimde detaylı görüşek” dediği, HÜSAMETTİN’ in “… bazı şeyleri bi 3. şahsın bilmesine gerek yok …” dediği,  H.DEMİR' in " Bundan sonra ki gelişmeler ikimizin arasında olacak” “Çünkü beni rahatsız eden bazı şeler var onu senle yüz yüzekonuşacam şimdi bundan sonra ki gelişmeler ikimiz ilgilendirecek üçüncü kişi olarak ESAS DEVLET İLGİLENECEK” “Orda da başkanım telefonunu da verdim gelip seni bulabilecekler bulurlar oturup seninle özel görüşecekler orda da ne istiyorsan yanında olacaklar” “Mekanında falanda görüşmeyecekler yolcu gibi gazteci gibi gelip bi yere gider oturursunuz şey edersiniz ben geldiğimde detaylı görüşürüz” dediği,  

Tape No:6936 14.02.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in " Yok abi dün mesajımı aldın mı diye şey yaptım” dediği K.AYDIN' ın “Aldım aldım” dediği,  H.DEMİR' in "Ben bi iki konu daha varda” “Abi onun için” dediği K.AYDIN' ın “Telefonda konuşmayalım” dediği, 

Tape No:6937 20.02.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde; K.AYDIN' ın “… geldin mi” dediği,  H.DEMİR' in "He geldim abi kahvedeyim bende” dediği,  

Tape No:6938 20.02.2008 tarihinde Nurettin ÖZTÜRK ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " Gardaşım ya .... Kemal abi ile aradık telefonun kapalıydı” “Başka bi yere geçiyorum ordan ayrıldım şu avukatın yanına geçiyorum” dediği, N.ÖZTÜRK' ün  “Avukatın yanına geçde şu adamın Antep’deki adamı şey yapalım ya” dediği,  H.DEMİR' in " Kemal abi dedi bi sesini duyayım aradık ben dedim işte nasıl durumlar falan diyimde ....dediki orda benden rahatsız oldular falan dedim bir zarar veririm diye korkuyorum falan dedim dedi ki Nurettin’i ordan atamazlar” “Nurettini dedi ordan dedi atamazlar sen kafanı yorma dedi anlıyon mu onu orda kahraman yapmazsam dedi namussuzum dedi … işte ordaki alevi çocuklara dedim getiriyo dedim konuşuyo sohbet ediyo falan orayı bi örgütlemiş gibi olduk dedim …” “Ordan da hocanın yanına geçicem hocanın  oraya yakın şeyin avukatın ofisi” dediği, N.ÖZTÜRK' ün  “Ya şu avukat şeye avukata o Antep’teki hoca şeye geçsin ya o çok önemli ya” dediği,  H.DEMİR' in "Tamam gardaş onun için konuşmaya gidiyorum ordan çıktıktan sonra seni arar bilgi veririm” dediği,  

Tape No:6939 20.02.2008 tarihinde N. Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " Yav gardaş ben sana bi adres vereyimde şu bi bu adrese bi bakda bu adamlar kimdir ne değildir ben gelmeye bi öğrende gelince bi şey edelim ya ben sana konuyu sonra anlatırım yazıyon” “…bostancı yolu” “Yolu Keyap Sanayi Sitesi” “No:120 Ümraniye” “He Filatem A.Ş” “He gardaş şimdi Mahmut KARADUMAN bu şirketin sahibinin ismi” “Bi de Kazım ACAR” “Hah bunları bi öğren gardaş ya” dediği, N.Ö.' ün  “Tamam ben araştıracam” dediği,  

Tape No:6940 20.02.2008 tarihinde Hasan… ile yaptığı telefon görüşmesinde; HASAN’ ın “... Sonra bu Bozöyük’de ki yer 3000 konutla ilgili mütahit ile konuşmuştum geçenlerde” “Adam haber bekliyor bizden ....” “… ben onu şimdi öğlenleyin bi hocayla görüşeyim bi gün ayarlayayım ve hoca Bozöyüğ’e geçsin biz de bende oraya geleyim oradan da biz geçek Bozöyüğe” “Durumu şartları uygun mütahitin efendi pozisyonu uygun iş yapa bilir.....” “Senin dönüş ne zaman buraya” dediği,  H.DEMİR' in " Yani bu iş oldumu ben hemen dönerim Belediye başkanını ayarladımı hemen dönerim gardaş” dediği, HASAN’ ın “Şey dün şey dedi senin bu vatandaş da” “Nurettin Nurettin” “Kaşınıp duruyor şimdi notere 1 milyar 600 para vericem param yok falan diyede” “İşte şey o avukata gidelim ondan biraz para temin edelim şeklinde bir mantık çıktı ortaya .....20 milyar lazımmış size galiba” dediği,  H.DEMİR' in "” Şimdi bak helle gardaş 20 milyarı o sana bu kirayacağımız yer için mi söledi” “Ha şimdi bak gardaş ben orayı bitirdim Hasanım” “Dosya mosya imzada bekliyor biz yanlız ki niye sıkıştık biliyon mu Genel Müdür ev aldı” dediği, HASAN’ ın “Anladım abi hiç telefonda ayrıntıya girme” dediği,  H.DEMİR' in " Alibeyköy için konuş ekmek yeriz ordan Alibeyköy için” dediği, HASAN’ ın “Hayır abicim Alibeyköyle ilgili elimizde böle bi dosya var burdaki bunun avukatlığınıda sana veriyoruz bizede böle bi para lazım şeklinde bi para alalım dedik” “Sizin 20 milyarlık ihtiyaç ihtiyacınızı ordan gidereyim dedim tamam mı bak” dediği,  

Tape No:6941 20.02.2008 tarihinde Ş. D. ile yaptığı telefon görüşmesinde; Ş.D.' ın “Sela....leyküm naptın abi görüştün mü Fuat albayla” dediği,  H.DEMİR' in " He görüştüm biraz sonra saat 3 de oraya geçicem” “3 te  ofise gelicem 3 te” dediği, Ş.D.' ın “Şey haberi var mı” dediği,  H.DEMİR' in " He haberi var konuştuk” dediği,  

Tape No:6942, 21.02.2008 tarihinde Ş. D. ile yaptığı telefon görüşmesinde; Ş.D.' ın “Başkan ne yapıyorsun ya Sela....leyküm” “Görüştün mü Fuat Albayımla” dediği,  H.DEMİR' in " He he Albayla görüştüm ben konuştuk yarın 12 de yarın yeniden görüşüyoruz” dediği, Ş.D.' ın “Şey yapmış mı halletmiş mi” dediği,  H.DEMİR' in " Senin bak hele bu Ziraat Bankası Genel Müdürlüğünde tanıdığın var dı dimi” dediği, dediği, Ş.D.' ın “Görüşürüz onları” dediği, 

Tape No:6943, 21.02.2008 tarihinde N.Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde;  N.Ö.' ün “Valla ödedim rahatladım ya Cengizden 200 dolar almıştım onuda verdim” dediği,  H.DEMİR' in " Şimdi gardaş ben Hasanla biraz önce görüştüm Hasana dedim ki ben geliyorum sen niyet edipte o 30 lirayı al tamam mı gardaş” “Tamam işte 40 liramı işte 30 liramı ne her neyse dedi ki başkanım sende burda ol iyi olur dedi öbür şeyide konuşacaz Bozöyüğü onun şeyi ile tama mı gardaş” dediği, N.Ö.' ün  “Bozöyüğü adam hallediyor Osman’la konuştum ya ben” dediği,  H.DEMİR' in " Tamam o cumartesi günü ondan para çıkartırız gardaş ondan iyice rahatlarsın kafanı yorma tamam gardaş” “Ben şimdi Osman’la da görüştüm onu Ziraat bankasına Şeyleri verdi Kemal biye verdim o halledecek Kredisini yükseltmesi için” dediği, N.Ö.' ün  “Tayfunda dosyaları aldı” dediği,  H.DEMİR' in " He o da dosyaları aldı şimdi tayfunla ben başka bi mütahit daha görüşterecem gardaş yani şey Osman’la ben görüştüm Osman abi size bırakıyorum dedi sıcak bakın her şeye tamam mı gardaş oraya geldiğimde detaylı görüşürüz hepsini” dediği, N.Ö.' ün  “Hocanın işini naptınız dosya noldu …” dediği,  H.DEMİR' in "  Ya işte hoca sıkışık hocaya dedim ki burdan biz borç alıcaz hocam gerkirse dedim şeyi Alibeyköy’ü gözden çıkartıcaz bi yeri yıkıp bi yeri yapıcaz bu dedim senin şu verdiğin sözü kapatacaz kapattığınızda dedim gardaş ben bi haftanın içinde dosyamı isterim anladın gardaş dosya bekliyor bu söz verdiği isimler gidip diyememişler dün gene beraberlerdi başka bir iş meseleleri varmış diyemedim dedi bu söz verip sözün altından kalkamamış anladın mı gardaş benim anladığım konu o oldu” dediği, N.Ö.' ün  “O Hasanın İsviçrelilerle bi işi varmış biliyormusun” dediği,  H.DEMİR' in " Şimdi ben sana bişi diyim mi Hasan ordan 10 mu istiyor” dediği, N.Ö.' ün  “He o 10 bin dolar istiyor” “Osmanla yaparsak % 50 si bizim ya gardaşım orda adama bi tane mühendise anlattığın zaman alacağım para 300-400 milyar para ya fazla alamazsın” “Ya onu şey yapıcağımıza Mustafa Çakırla ortak şey yapardık şeyini ona verirdik gardaşım Mustafa Çakırdan hallederdik bi de hisse alırdık Mustafa Çakırdan” “Yabancı adamla yabancı adamla  yapıcağımıza kendi adamımız olur olsa daha iyi olur her türlü koparırız hiç değilse bu şey yapamaz” dediği,  

Tape No:6944, 21.02.2008 tarihinde,  X ŞAHIS/ N. Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in " … ben komutanımla oturuyorum da şimdi komutanım avukatlık yapıyor geçen dediydim ya bu sizin Metronun avukat işleri falan olur mu diye” dediği, DAHA SONRA TELEFONU YANINDA BULUNAN KOMUTAN olarak hitap edilen   X ŞAHSA verdiği,  N.ÖZTÜRK' ün “Saolun komutanım nasılsınız” “… bu reis başkan çok bahsediyor sizden ya” “… onun sevdiği kardeşimiz bizimde kardeşimizdir olur mu öle şey” dediği,  X ŞAHSIN "Saol çok teşekkürler öle büyük problemler olursa biz hani dedik bi ara laf arasında geçerken tabi dedi niye olmasın bizim şeyimizdir dedi” “Sizinde böle üst makamda olursa bizim yanımıza .......Milli savunmada” “Kardeşim başbakanlık ta vesaire yani iyi elimizden gelen şeylerde bir takım şeylerde yardımcı oluruz” dediği, N.Ö.' ün  “Önemli değil başkanım siz siz olun ki sizin gibi sevdiğimiz bi abilerimiz komutanlarımıız bizim başımızda olduktan sonra bizim sırtımız yara gelmez” dediği,  

Tape No:694, 23.02.2008 tarihinde,  Ş. D. ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in " Şeydeyim İstanbul’dayım” dediği, Ş.D.' ın “Kargo geldi aldm ben” “Özçağla’dan inşaat temizlik şirketinden tamam mı” “Ben pazartesinden sonra harekete geçerim ben” dediği,  H.DEMİR' in "Tamam gardaş pazartesi günü sen sabah ben olmasam da pazartesi günü sen o işi şey et koştur” dediği, Ş.D.' ın “Bu  arkadaşlar nereli” “Sağlam mı yani” “Yani hayır referans olur demi” dediği,  H.DEMİR' in " Olur tabi canım öle yani her türlü olur çocuklar sağlam yani her türlü şeyden çekinme” dediği, Ş.D.' ın “Öbür konuda da pazartesi geliyor dosyalar demi” “Bürokratların uygun mu uygun değil mi pazartesi harekete geçerim olur mu” dediği,  H.DEMİR' in "  Uygun uygun gardaş sen şey etme tamam mı” dediği,  

Tape No:6946, 25.02.2008 tarihinde,  Ş. D. ile yaptığı telefon görüşmesinde;   Ş.D.' ın “O iki tane dosya var diyordun ya onlardan arayan soran gelen giden olmadı” dediği,  H.DEMİR' in " Onlar yarın gelecek beni aradılar biraz önce” dediği, Ş.D.' ın “... ben Ziraat bankası olayını görüştüm somutlaştırdım yetkililerden okeyini aldım” “Müdür beyle de görüştüm Hasan beyle H. O. beyle” “Ondan sonra orda Bedri var onlada görüşüldü bölge müdürüne talimat verildi Genel müdür yardımcısı daire başkanı ile falan görüşüldü burda Kemal bey var hepsi  görüştü Kemal ..... falan” “Belgelerini hazırlayacak 2007-2008 yılının  bilançosunu falan” “Bunlar 250 milyar hem teminat hem nakit kullanıyorlarmış hem teminat hem nakit kullanıyorlamış anlatabiliyormuyum” “Bunu yükselticez yarın geldiğinde yüz yüze görüşelim mi yoksa şimdi görüşelim mi anlatıyım mı” “Şimdi benim senden bi ricam var” “Şimdi beni dinle aslında bazı konuları biz ben hukuksal hukuksal alan dışında ki konuları benle görüşsen iyi olur çünkü burda Albayımın falan yapacağı bişi yok” “Oraya taşıyorsun burda ondan sonra sıkıntı oluyor bak ben dışarılarda sağ da sol da telefonlarda” “Hukuksal konuları onla paylaşalım hukuksal konuları olmayanı beraber paylaşalım” “Albayım beni yoklama çekiyor diyor ki Hamza bey diyor sana parasal konuda bi şey bahsettimi diyo bende yok dedim mahsustan bilmemezlikten geldim hani sen 300 milyon  verdim 400 milyon verdim şunu şunu takip ediyor falan dedin ya” dediği,  H.DEMİR' in " Şimdi gardaş sen benim kardeşimsin o ayrı bir şey şimdi bütün bu işleri ben sana takip ettirttiririm sen takip edersin biz beraber kardeş gibi şey edriz o önemli değil ya o konuyu ben anladım tamam” “… bundan sonra bütün işler sana gelir sen nasıl biliyorsan öle yap” dediği, Ş.D.' ın “Hamza abi sen benim yöremin insanısın sen bizim Reisimizsin” “Bazı HUKUKSAL OLMAYAN KONULAR VARDIR BENİM YAPACAĞIM” “Hani sen dedin ya okey alırsan hem hemen para çıkarttırayım falan dedin ya” dediği,  H.DEMİR' in "Tamam gardaş bi şeyler yaptırırım sana şimdi yarın geliyimde getirttiririz onu kafana yorma evraklarını da getirttiririz parada getirttiririm ben ona tamam” dediği, 

Tape No:6947, 04.03.2008 tarihinde,  Ş.D. ile yaptığı telefon görüşmesinde; Ş.D.' ın  “Ciddi konular mesajla olmaz bir bu konuları bire bir görüşmemiz lazım iki ordan bu kişiler bu konuyla alakalı olna bir kişi gelip belge bilgi vermesi lazım belge benim karşımda belgeyle konuşması lazım iki yani ondan sonra orayla görüşüp somutlaştırıp ne şekilde hastalığının ne şekilde olduğunun  neresinin ağrıdığının hastalığın filmini alabilirmiyiz alamazmıyız onla alakalı ben bu işler bir günde iki günde bir saat de olacak iş değil gelicek adam görüşecez belge.. koyacak ortaya” “Bak abi bi dakka belgeyi koyacak diyecek ki abi kardeş şöle bi işimiz var bu konuda yardımcı ola bilirmisiniz donelerini koyacak ben karşı tarafla görüşeceğim yetkililerle görüştükten sonra hastalıkla alakalı filmlerini röntgenlerini nasıl alabiliriz na yapabiliriz bu konunun çözümünü nasıl yapabiliriz organize edip bu işler böle olur abi” dediği,  H.DEMİR' in " Şimdi konuşuyon da ben sana gerekeni çektim dedim ki gardaş bunu alabilirmisin alırsan benden ne istiyorsan iste diyor adam geri yanını bana bırak yav gardaş ...” dediği, Ş.D.' ın “… elimde belge olur biz alma gücüne sahibiz alma elimde belge olur ondan sonra bana bi yetki verir vekalet verir” “Ben bu işin içeriğin biliyorum hallederiz ama bana yetki vermeden ben nediyim gidecem adamlardan şey isteyecem ben insanları tanıyom ordaki insanları ordaki insanlar sıkıntıya girer o zaman yani ben bu işi 3 türlü aşaması var 1 belge almak 2 yardımcı olmak 3 işi halletmek  doğrumu” dediği,  H.DEMİR' in " … çok büyük şeyde insanlar var yani o insanlar bana rica etti dedi ki gardaş bunu alırsanız sizi bi araya getirelim vekeleti neyin versin gereken parayıda konuşun” dediği,  

Tape No:6948, 04.03.2008 tarihinde,  Ş. D. ile yaptığı telefon görüşmesinde; Ş.D.' ın “Bak bi dinle biz seninle bugün 10 günden beri o Ziraat bankası dosyasını ilettiğinden beri bir araya gelemedik beni bi ara geçirttiriyorsun” dediği,  H.DEMİR' in " Sen bana hiç sormuyon gardaşım nerdesin dağın başındamısın na yapıyon ne ediyon hadi belki yarın ...” dediği, Ş.D.' ın “…ben ne hikmetse resmi dairelerin en kritik noktasında ki ulaşılmayacak bürokrata ulaşıyom bizim kendi insanımıza ulaşamıyom arkadaş kendi insanımızdan geliyor talep ben onu somutlaştırıyorum devlette olan konuyu ne hikmetse bizim kendi adamımıza ulaşamıyorum bu da benim tepemi attırıyor zoruma gidiyor yani gerçekten yani belki görüşeceğimiz konuşacağımız acil olan konular vardır” dediği,  H.DEMİR' in " Ben şuan benim telefonumda dinleniyor ..... ben şuan Genelkurmaydan görevli bir yerdeyim anladın mı” “Beni başkasıyla karıştırmayacan anladın gardaş” dediği,  

Tape No:6949, 22.03.2008 tarihinde,  N. Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde; N.Ö.' ün  “Yav gardaş bu avukat mahkeme gününün ne olduğunu bilmiyor mu” dediği,  H.DEMİR' in " Ya tamam ya görüştüm görüştüm arama ya arama diyo ki abi 2 ay sonra diyo ben parasını ben yatıracam tapumu ben vericem dedi arama la arama” “Ha 40 gün de 40 gün sonra tapumuz elimizde çocuk parayı da yatırıyo la karıştırma bi şeyler” “Tamam he çocuk parayı da yatırıyor dediki abi ben senin için parayıda yatıracam dedi ya tapunu verecem eline mütahit de bulacam dedi yav artık karıştırma dur kafamı dedi bende tamam dedim” “…Hasanın bi yeğeni var o geliyor yanıma şimdi şeyde zaten o hocanın dolandırdığı yiğenimde yanımda şimdi saolsun ilgileniyorlar ya” “Yiğenime demişler ki ... büyük yer bitiriyor falan demişler 4 yıldan beri yemişler maşallah” dediği, N.Ö.' ün  “Ama Talip ne dedi biliyormusun” “Talip dediki amcaoğlu bunlar düzenbaz dedi bak” dediği,  H.DEMİR' in " Bak bak şu var ama burda gardaş hadi bunlar gariban buldun bakalım Metro Turizmin elinden nasıl kurtulacaktın pezevengin çocuğu” “ASARLAR seni yav” dediği, N.Ö.' ün  “Ya götünü keserim adamın nerde ÖLÜSÜ BULUNMAZ ya” dediği,  H.DEMİR' in "Ya tabi gardaş ya tabi ya” “Şey pazartesi günü 400 bin lira para bekliyor yiğenimide getirecem .... yiğenimide getirecem” dediği, N.Ö.' ün  “1 milyar oraya 500 yetmiyor her yere borç var ben dağılmışım götümüzden sigara almaya paramız yok” dediği,  H.DEMİR' in "  He şimdi sen gardaş hepsini toplıyacam yiğenimide geliyor Osman mosman herkes oturacak orda güzel bir ortam olacak gardaş” dediği,  

Tape No:6950, 02.05.2008 tarihinde,   X ŞAHIS  ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " Şeydeyim gardaş nedir ya Konur sokak 39 numara” dediği,  X ŞAHSIN "Sen burdaysan pazartesi yanıma bir uğra” “… şu senin İstanbul’da avukatlar vardıya arkadaşların” “Şimdi bunlar İstanbul Ağır Cezadan iş bitire bilir mi Yargıtaydan bozdurduk gitti” dediği,  H.DEMİR' in " Bitirirler ya sen gel yanıma gel” dediği,  X ŞAHSIN "Ha bitirirseler bizde ufak tefek bişiler kapalım anladın mı” dediği,  

Tape No:6951, 02.05.2008 tarihinde,   Kemal AYDIN  ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " Sağol abim ellerinden öperim o gün şu Harbiyelilerle geç vakide kadar oturdum abi” “He çok da memnun ayrıldı çocuklar şey yaptık” dediği K.AYDIN' ın “Görevini yap yani” dediği,  H.DEMİR' in "Görevimi yapıyorum” “He ben memnun ayrılıyorum tabi canımda o bi şeyler kaptılar da  kaptıkları zaman memnun oluyorum abi bizden bi şeyler kaptıkları zaman memnun oluyorum abi” “Şimdi abi Hüsamettin başkanla oturuyoruz ee kulağını çınlatıyorduk” “…Hüsamettin Aydın var” diyerek telefonu yanında bulunan H.A.’ a verdiği, K.AYDIN' ın “Güzel Türk hayırlı günler …” H.AYDIN’ ın “Çok teşekkür ederim efendim hürmet ederim nasılsınız” dediği K.AYDIN' ın “Saol hizmet edeniniz çok olsun Hüsamettin” dediği H.AYDIN' ın “… biz reisle oturduk konuşuyorduk şimdi Zeytinburnu ile ilgili bazı tasarruflarımız var Amasya ile ilgili tasarruflarımız var” “Bunu dedim bi istişare edelim bi bir araya gelelim çünkü Zeytinburnu’ndan A. E. adında arkadaşımız var bizim partisi önemli değil adam gibi adam diye düşündüğümüz Adil Emecan  belediye başkanıydı DSP zamanında sonra ANAP’a geçti şimdi de bize geldi abi ben gene CHP den aday olursam benim için ne düşünürsün dedi senin şahsınla ilgili çok güzel şeyler düşünürüm ama önce erkanını görmem lazım dedim kadronu görmem lazım dedim ondan sonra yorum yaparım dedim eee şimdi kazanabilme imkanı da çok güçlü yani şeyi ihtimali Zeytinburnu’nda çünkü Murat AYDIN dan alabilecek en güçlü aday bu arkadaşımız fakat bu arkadaşımızın etrafını da bizim doldurmamız lazım” dediği K.AYDIN' ın “Mahalli seçimler için seçim olursa mahalli seçimler için tercihler yapa bilirsiniz” “Mahalli seçimlerde düzgün olan Türk çocukları” “Partisi falan önemli değil aday olabilirler hiç bir mahsuru yoktur tamam mı” “Bizim emeğimiz var” “Ben bu ülkenin dağında taşında” “O hareketin şeyi için ben 42 ilde bu ülkede Ülkü Ocaklarının teşkilatlanmasında bulunmuş bir adamım” dediği,  

Tape No:6952, 02.05.2008 tarihinde,   N. Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in " Sabah kaçta burda olacan kartı atacam onun için ya” “Ya bu kartı atmam gerekiyor atacam diyorum sabah arayamıyorum başka öbür taraftan da arıyorum cevap vermiyor” dediği, N.Ö.' ün  “Niye atıyon kartı, kartı niye atıyon” dediği,  H.DEMİR' in "  Atmam gerekiyor kardaş atmam bu kartı atmam gerekiyor” dediği, N.Ö.' ün  “Kardaş dokuzda ben şeydeyim nerdeydi o Cemal abinin oturduğu kahve var ya” dediği,  H.DEMİR' in " Cemal abi kim ya” dediği, N.Ö.' ün  “Kemal abi varya hani Kızılay’da oturduğumuz” dediği,  H.DEMİR' in "Ya ben direk şeye geçerim ordan alırım seni” “Şeye ya otogara” dediği, N.Ö.' ün  “Otogara gel Metro turizmde olurum ben Tamam dokuzda ordayım sekizde” “8-9 da ordayım tamam kardaş” dediği,  

Tape No:7369, 08.07.2008 tarihinde,  Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " Ya bu serbest bırakılanlar geri tutuklanması için ....” “Savcı yeniden şey vermiş serbest bırakılanların tutuklanması için” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Kimlerin mesela” dediği,  H.DEMİR' in " He ... şey ette görüştün mü şeyle” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Görüştüm onun öyle bir düşüncesi yokmuş ki zaten” “Öyle bir şey zaten olmadığını söyledi evet dik durduğunu da  dik durduğunuzu da biliyor bi sıkıntı yok yani onun yanlış anlamışınız her halde” “Neriman teyze sen yanlış anlamışsın Hamza abi” “Ya o o Neriman teyze önemli” “Senin söylemediğin bir çok şeyi o anlattı bana o biliyor yani işi” dediği,  H.DEMİR' in "Tamam gardaş bana bak Neriman’a de de beni bir arasın o nolmuş gardaş bu gerçek miymiş” dediği, 

Tape No:7370, 10.07.2008 tarihinde,  Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " ..... Çelebi ile geleceniz mi bu tarafa” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “.... şeyde yukarda Çankaya’da Neriman teyzenin evinde” “Ha işte eşyaları oraya götürecem” dediği,  H.DEMİR' in "Yok Çelebi biliyor Çelebi ile bugünde buluşacaz dün 2 günden beri görüşüyok” dediği,  

Tape No:7372, 16.07.2008 tarihinde,  R. T. ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in "İnşallah gardaş siz Diyarbakır’da dik durun yeter gardaş” R.T.’ ın “Allah razı olsun biz dikiz her zaman dikiz inşallah” dediği, 

Tape No:7373, 19.07.2008 tarihinde,  R. T. ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " Gardaş Kemal abi her halde bi 10 güne kadar alıcaz Allah izin verirse” dediği, R.T.’ ın “İnşallah kurban olsunlar Kemal abiye hepsi şerefsizler Allah bizi affetsin” “Abiyi bırakırlarsa bi şey bi görüşeyim” dediği,  H.DEMİR' in " Tamam hemen görüştürürüm gardaş” dediği, R.TAYLAN’ ın “Aynen getirdiğimiz insanada mahçup olmayalım” dediği, 

Tape No:7374, 19.07.2008 tarihinde  X ŞAHIS  ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " … Fikret abiye ver başka kimseye verme” “Öbür 532’ li 15-20 gün sonra açılır o ona el koydular hala duruyor o” “… Türkler bu işi kazanacak gardaş kafanı yorma” “Kemal abi içer iverdi işte Kemal abi herhalde 15–20 güne kadar çıkartırım Allah izin verirse çıkartıcaz” dediği, X ŞAHSIN  “Tamam Kemal abi o bizim görüştüğümüz demi” “Kahvede ki” “Tahmin ettim” dediği,  H.DEMİR' in "Onuda bi 15–20 günek adar çıkartıcaz gardaş Allah izin verirse” dediği,  

Tape No:7375, 23.07.2008 tarihinde  X BAYAN/Ercüment OVALI  ile yaptığı telefon görüşmesinde; E.OVALI' nın “Ya bi kaç defa ulaşmaya çalıştım sana ama olmadı” dediği,  H.DEMİR' in " He hocam ben makina neyin alamadım da yeni aldım hepsini” dediği, E.OVALI' nın “Doğru doğru keyfin nasıl” “... Hamza” “Paraya mı ihtiyaç var” dediği,  H.DEMİR' in " “He valla gardaş” “Yani abi zaten 22 borcum varda onu şey veriyor bi askerliğe 2.400 lira yatıracam 1.400 buldum ayarladım bi yerden” dediği, E.OVALI' nın “.... Hamza tam anlayamadım abi” dediği,  H.DEMİR' in "Şimdi borcun 222 bin lirasını bankadan veriyor bankadan kredi veriyor askerlik borçlanma var 2.400 lira bi 500 lirada masrafım var abi yani 1,5 buldum” dediği, E.OVALI' nın “Sana 500 yollatıyım ben” dediği,  H.DEMİR' in " Valla .. ama önümüzdeki ayın 30’ na kadar anca öderim ha diyim” dediği, E.OVALI' nın “Ödeme ödeme ben sana onu öyle yolluyorum” “.... ödemene gerek yok yanlız  bana 7 gün müsade ediyrosun hemen aciliyeti var mı” dediği,  H.DEMİR' in " Valla bi esasında aciliyeti var çünkü Kayseri’ye gdip o evrakları tatik ettirmem gerekiyordu durumda iyi olmadığı için ha bugün ha yarın atıyom o da 10 gün  kaldı sürem” “Şey gardaş Keçiören postanesi Hamza Demir ismine gönderdin mi direkt gelir ordan alırım” dediği, 

Tape No:7376, 24.07.2008 tarihinde  Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin  ile yaptığı telefon görüşmesinde;  M.A.ÇELEBİ' nin “Bi şey soracaktım abi hani bizim Harbiyelilere şey götürdün ya avukata” “Bizim Harbiyelileri avukata götürmüştün ya hani avukata” dediği, H.DEMİR' in " Şey şu iki tane genç vardı onları götürdüydüm” dediği,  

Tape No:7377, 26.07.2008 tarihinde  Noyan ÇALIKUŞU’nun  ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in " Hayırlısı olsun gardaş dün dün sordum şeye” “Çelebiye” “Noyan gelecek mi diye bilmiyorum abi felan dedi o da” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Yok ya nasıl gelelim ya” dediği,  

Tape No:7378, 29.07.2008 tarihinde Ercüment OVALI’ nın ile yaptığı telefon görüşmesinde; E.OVALI' nın “Birazdan yolluyoruz abi” dediği,  H.DEMİR' in " Ay başınada şey ederim abi önümüzde ki ayın başına” dediği, E.OVALI' nın “Abi ödeme ödeme istemiyorum istemiyorum yok” “Olmaz abi kalsın sende kalsın” dediği,  H.DEMİR' in " Olmaz ağabeycim” dediği,  

Tape No:7379, 11.08.2008 tarihinde  Noyan ÇALIKUŞU’nun  ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in " Çelebi napıyor ne ediyormuş gardaş” dediği,  H.DEMİR' in "İşte Neriman teyzenin yanındaydı onla beraberdi ananenin yanındaydı” “Saol gardaş Allah razı olsun gardaşım saol” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Valla bak” dediği,  H.DEMİR' in " Valla çok saol gardaş” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Bİ şeyin olduğu zaman hiç çekinmeden tamam” “Bizim için bazı şeylerin değeri yok kıymeti yok yani maddiyatın kıymeti yok tamam” “Önemli olan maneviyat yani” “Hadi ellerinden öpüyorum çok selam söyle” dediği,  

Tape No:7380, 11.08.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’na gönderdiği mesajda; “Gardas ben sana bugun dıyemedım senden onumuzdekı ayın besıne kadar” dediği, 

Tape No:7381, 11.08.2008 tarihinde  Noyan ÇALIKUŞU’na gönderdiği mesajda; “borc ıstıyecektım yarın bır goruselım ıyı geceler” dediği, 

 
Tape No:7382, 11.08.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’nun gönderdiği mesajda; “Eyvallah Hamza abi. senin gibi asil bir Turk evladinin hizmetinde olmak serefimizdir. yarin mesaiden sonra hallederim” dediği, 

Tape No:7383, 12.08.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’nun  ile yaptığı telefon görüşmesinde; N.ÇALIKUŞU'nun “Bankamatiğe gidecem şimdi ben” “Ne kadar göndereyim sana ne kadar lazım” dediği,  H.DEMİR' in " Gardaş bak hele ödeyebileceğim ufak tefek bir şey olursa yeter Kayseri(ye gidip geri gelecem çocukları geri getirecem ya ...” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Yok ayıp ediyon abi” dediği,  H.DEMİR' in "Sıkıla sıkıla istedim de” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Maddi manevi biz her türlü desteğimizi türlü desteğimiz yanımız beraberimizde yani” “Bende olmazsa sen vericen anlıyon mu bu işler böyle” dediği,  H.DEMİR' in "Erhana senin telefonu vereyim arasın da o şey etsin o zaman gardaş çarşıda ya şimdi ben beceremem” dediği,  H.DEMİR' in "Dur ben bi dakka dur ayrılma bi dakka valla Erhan’ın yok ya Çelebi’deydi o ben almadım onu Çelebi almıştı” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “05447850055” dediği, 

Tape No:7363, 13.08.2008 tarihinde,   X ŞAHSIN gönderdiği mesajda; “Tekirdag agir cezada yargilanmis corludan dosyasi yargitaya gönderilmis 9-7- 2008 tarihde 2002-285 dosya no Esas no: 2002-310 bilinenl” yazdığı,

Tape No:7364, 14.08.2008 tarihinde,  X ŞAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in "… kardeş ben avukatla görüştüm” “Biraz önce gitti geldi biz kesin aldık şeyi yani olayı halledecekler” “Tamam mı kardeş alsın dedi ne yani dosya ne olursa olsun o söz alındı” “Burda dosyayı iyice inceleyecekler yeniden ne yapılması gerekiyorsa bunlar yapacaklar olayı da bitirecekler” “Çağır bi tanesi hem hazırlıklı gelsin hemde dosyanın fotokopisini alıp gelsin” dediği,  X ŞAHSIN " Hazırlıklı gelsin kardeş bu iş ufak iş değil lan akıllı olun la” dediği, 

Tape No:7365, 15.08.2008 tarihinde,  X ŞAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in "  Yav Başkanım işte abicim öyle değil de ondan sonra bilmem ne ben senin babalığını gördüm ben ondan sonra abiliğini gördüm dedim ki lan oğlum şeyden ... herkesten dedim kaç o çocuğa dedim kaçma ona dedim yüz lira verin anlıyon mu dedim ki bir milyon olarak geri getirir verir sana ben dedi cebinde on kuruş olsa dedim gelir paylaşır öyle bir insan dedim yani o gün ihtiyaç olmasa dedim belki de senden istemezdi oğlum dedim” “He dedim ki lan o gün dedim gitmiş hiç sevmediğim insanlardan almış dedim yardımı 100 bin lira ne olacak oğlum bi 100 bin yav rezil ettim ya” dediği,  X ŞAHSIN “Duduyu s…… diye yine a…. koyim bana silah aldırttırdı kavat” dediği, 

Tape No:7366, 20.08.2008 tarihinde,  R.T. ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in " Şimdi kardeş sen senin telefon müsait da” “Hı hı yok yok müsait derken yani herhangi bir sakatlığı yok” dediği,

Tape No:7367, 23.08.2008 tarihinde,  Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde;N.ÇALIKUŞU’nun “bizde bekliyoruz Zafer Bayramını ben Ankaraya gelecem inşallah” dediği, H.DEMİR’ in “Ankaradayım kardeşde sen geliyon mu burda mısın” dediği, N.ÇALIKUŞU’ nun “Tabi tabi gelecem inşallah 30 Ağustostan sonra” dediği, H.DEMİR’ in “Şeyle görüşüyon mu o ÇELEBİ ile” “Ya ÇELEBİ ne arıyor ne soruyor kardeş ya” “bende diyorum arkadaş niye böyle yapıyor diyorum” “bunlar Türk Milletini sattılar hep” dediği, N.ÇALIKUŞU’ nun  “Sattılar” dediği, H.DEMİR’ in “Sattılar kardeş hemde Türk Milleti boş değil bunların anasını ağlatacak hepsinin dur” dediği, N.ÇALIKUŞU’ nun “Eyvallah eyvallah hepsinin hepsinin bekliyoruz bakalım Zafer Bayramını bekliyoruz işte” dediği, H.DEMİR’ in “Vallaha yeni gelenden de ümidim yok” dediği, N.ÇALIKUŞU’ nun “Yok yok yok sakın öyle düşünme”, “Sahi sakın öyle düşünme ha” dediği, H.DEMİR’ in “Tamam sen diyorsan öyledir tamam kardeş” dediği, N.ÇALIKUŞU’ nun “Bi ihtiyacın eksiğin varsa bak yine her zaman burdayım yani tamam” dediği, 


Tape No:7368, 14.09.2008 tarihinde,  Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde; N.ÇALIKUŞU’ nun “Tamam şeydeyiz biz Buluştayız biz” dediği,  H.DEMİR' in "…kardaş ben yarım saate kadar ordayım”, “Uygun kardaş tamam hemen geçiyom ben” dediği, 

Tape No:7384, 19.08.2008 tarihinde Bülent…  ile yaptığı telefon görüşmesinde; BÜLENT’ in “Valla bilmiyorum Yusuf’a ANA AVRAT KÜFÜR ETTİM SENİ KİM KOLLUYORSA KİM KORUYORSA ONUN A…. KOYIM DEDİM Yusuf’a” dediği,  H.DEMİR' in "Böyle dalga geçer gibi şey etti bana şimdi o a.... koyduğumunun çocuğu kimin nasıl bir bok olduğunu bilmiyor” dediği, BÜLENT’ in “O.... çocuğu o” dediği,  H.DEMİR' in "… BENİMLE HÜKÜMET UĞRAŞAMIYOR LAN O…. ÇOCUĞU HÜKÜMET BENLE BAŞA ÇIKAMAMIŞ A…. KODUĞUMUNUN OĞLU …” “Ahmet’te Urfalı’larda bunların a.... koyar ikisini de öldürttürürler” “Zeki abiye diyecem ki abi ben Hasanı s...erim” “… BENİMLE A… KOYIM TÜRKİYENİN SAVCILARI UĞRAŞAMIYOR İBNE YARIN BEN SENİ ANKARADA NEYİN YAKALARIM DENİZLİDE YAKALARIM İBNE YAPTIRIRIM” dediği,  

Tape No:7385, 23.08.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU  ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " He gardaş İstanbul’da bi arkadaş vardı da onunla görüşüyordum ya” “… Şahin beyle oturuyorduk çay neyin dertleşiyoruz” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Ha doktor fatsalı .... demi” dediği,  H.DEMİR' in "Benim bu şeyde 5yüz telsimi verdiydim o var sende” “Telsim bi numara verdiydim sana” “Hıhı bi ondan görüşek yani” dediği, 

Tape No:7386, 23.08.2008 tarihinde Hüsamettin…  ile yaptığı telefon görüşmesinde;  H.DEMİR' in "Varıyom abi yav reis taş devri falan diyorlar şimdi 100 lira 200 lira” dediği, HÜSAMETTİN’ in “Yazıklar olsun peki arkadaş hiç kimsede mi sormuyor ya bu kadar mı şey ya” dediği,  H.DEMİR' in " Sanki a.... koyım ben garı satmışım eroin vatanı satmışık gibi şey yapıyorlar” dediği, HÜSAMETTİN’ in “Bak bugün  Genel Kurmay’ın açıkladığını duydun mu Ergenekoncularla ilgili” dediği,  H.DEMİR' in "He bi tanede Garnizon komutanı ziyarete gitmiş” dediği, HÜSAMETTİN’ in “He he asker adına Türk Silahlı Kuvvetleri adına gidiyoruz dediler” “Şimdi Eylülün 15’ de bırakılacaklar doğru o zaman 2 paşayı bırakılacak doğru o zaman” dediği,  H.DEMİR' in "Abi çok iyi şeyler olacakta zaman lazım abi” dediği, 

Tape No:7388 05.09.2008 tarihinde N. Ö.  ile yaptığı telefon görüşmesinde; N.Ö.' ün “Seni haberin varmı .. bu hani ayın onunda mahkememiz yaklaşıyor ya” “Hı ayın onunda mahkememiz var para lazım olabilir bide haberin olsun  çünkü bu kızla kadını çağıracaklarya mesele 15-20  25 anlayabiliyon mu onların şeyi yazıyı alıdığımız zaman Avukatın söylediği kelime bu ben oturt turup sizi anlaştırtacam anlaya biliyonmu gardaş bu kadına para vermemiz lazım olabilir” dediği, 

Tape No:7389, 05.09.2008 tarihinde Ahmet…  ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in " Diyo ki binme çerkez atına semeri altından olsa abi bir dakka dur geçiyimde bir dakka, Adam diyorki abi binme çerkez atına semeri altından olsa s... Polisin avradını ta enişten olsa diyo” “Şimdi abi Kıraç Belediye Başkanı AKP’ de İstanbul biliyon” “Şimdi onun bana açıkları abi kasetleri neyim geliyor şu an mahkemedeler bir konudan dolayı ama” “Onu piyasaya sürersem var ya a.... koyuyum belki var ya 20 yıl yatar yani bana telefonda anlattıkları” dediği,  

Tape No:7402, 13.09.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde;

N.ÇALIKUŞU'nun “Hamza abi nasılsın” “…Ankara ya geldim ben” “Ankara ya geldim tabi ya Çelebi’ yle beraberim şimdi Mehmet Ali’ yle” dediği,  H.DEMİR' in " Abi Çelebi’ ye dargınım” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Ya dargın olma sen ona ya ne dargınlığı ya ayıp ediyon bak Allah Allah” “Var mı bir eksiğin orda” dediği,  H.DEMİR' in " Gelince konuşuruz” “Gelince konuşuruz kardaş” “Tamam kardaşım hadi Çelebi’ ye selam söyle Allah’ a emanet ol” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Tamam KEMAL AMCALARINDA ÇOK SELAMI VAR SANA ALİ AMCANIN, KEMAL AMCANIN ÇOK SELAMI VAR ONLARI İLETİYİM” dediği, 

Tape No:7403, 13.09.2008 tarihinde N.Ö ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.DEMİR' in "Ben Kemal abinin annesiylen beraberim şimdi” dediği, N.Ö.' ün  “Anama selam söyle” dediği,  H.DEMİR' in "Bizim Neriman salı günü 11-12 gibi Esenler’ de yanına gelir” dediği, 

Tape No:7406, 13.09.2008 tarihinde Necmettin.. ile yaptığı telefon görüşmesinde; NECMETTİN’ in “Şimdi bu işin peşinde Aydın DOĞAN var birileri var bunlarında büyük yolsuzlukları var ee Kıraç’ ınan bırak şey de patlayacak bir tane daha Belediye var orada patlayacak yani elde çok delil var çünkü” dediği,  H.DEMİR' in "Aydın DOĞAN’ ın ne işi var bununla” dediği, NECMETTİN’ in “Aydın DOĞAN’ a da malzeme lazım da bu Başkanla ilgili AKP’ den ya bu Belediye Başkanı” dediği,  

d-Örgütsel irtibatlar

Tape No:6805, 09.01.2008 tarihinde Durmuş Ali ÖZOĞLU’ nun Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.AYDIN' ın “Sizin bastığınız yerler bize kıble olsun canım benim” “… devlet sahibiyiz çok şükür Allaha bizi devletsizlikten kurtardınız bizi bize yeniden devletmizi bahşettiniz …” “Sizi anlatmaya sizi anlatmaya sizin yaptıklarınıza karşılık bulmaya Türkçe  diline yeni ifadeler koymak lazım canım benim” “Eyvallah ben o ..istanla ilgili HAMZAYI İstanbul'a gönderdiydim O gitti geldi” “He birilerini buldu onlar şimdi toplanacaklar beni çağıracaklar onları devlete devletede müteşekkir olduklarını söylediler” “Devletimizin bizimle ilgileniyor olması ben istanbul a gidip onları onların istedikleri bi zamanda da  ayrıca bu konularda bilgilendirecem” “Onlarda bu bilgileri  Doğu Türkistana kendi yollarıyla ulaştıracaklar” dediği, D.A.ÖZOĞLU’ nun “Güzel abi bu doğu Türkistanın istanbuldaki dernekleri falan Fethullaha kismen kaymış durumdalar” dediği, 
Tape No:6557, 23.01.2008 tarihinde Kemal AYDIN  ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H.DEMİR' in " Hani bu Veli Küçük felan yakalandı ya” “He işte bunlar Genelkurmayın işte bu Türklere ... önderle ilgili hükümete fırsat verdi işte bunları yakalattı felan, bugün 5-10 kişi vardı dedimki lan Ali Ali YASAK dedim Mafya şeyi bü Türk milletini dedim aç bırakıp soyanlar ondan sonra bu namussuz grubumu dedim yani şey” “Şey dedim yani kim dedim bu ALi YASAK falan dedim kim” “Dedimki bu dedim bilmem ne dedim KÖMÜRCÜmü yani bunlarmı dedim neydir bunlar dedim yani , bide dedim Ergenekon dedim adı altında  dedim dedimki Ergenekonunda dedim şeyini bokunu falan yemesinler” dediği K.AYDIN' ın “… Paşaya bi Paşaya  Veli Küçük Paşaya yapılan bi haksızlıktır …” “...  bana, bana verdiğin Albay ın ben şimdi resimleri aldım, çocuk getirdi bana verdi” “Cuma günü verecem ben ,şimdi bu Fuat AKTAŞ avukat bu ... bununla ilgili bişey yazmadım sana sormadım ogün bilgileriyle ilgili” dediği, 

Tape No:6561, 28.01.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.AYDIN' ın “Nasıl geleceğini düşünüyorum şimdi arabayla çıkmam mümkün değil” dediği,  H.DEMİR' in "Abi arabayla hiç çıkma heç hiç hiç ordan münibüs otobüs geçiyorsa otobüse hemen bin şu an arabaya bugün arabaya binme” “He abi bugün arabaya binme abi” “Tamam abicim bugün arabaya binme abi” dediği K.AYDIN' ın “Ben Konutkentte oruyorum yani bu şeyde 1 saate kadar gelebilirmiyim …” dediği,  H.DEMİR' in "  …arabaya binme abi bugün arabayla çıkma ama” dediği K.AYDIN' ın “Tamam binmeyecem binmeyecem yok arabayı kullanmayacam” dediği, 

Tape No:6562, 28.01.2008 tarihinde Kemal AYDIN’nın Ercüment OVALI’ nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.AYDIN' ın “Parayla parayla bu işlerin altından kalkamayız” “… Hamza DEMİR in yeşil kartı vardı yeşil kartını iptal ettirdiler kaymakamlıkta talimatla düşün yani olay bu biz sana sadece müracaat ettik şimdi sıkıntıya gir diye değil zaten yeteri kadar sıkıntın var” “Biz dedik ki arz edelim varsa bi uygun bişey şey yaparız o da diyor ki şu merhem ilaç geldi derse alalım diyor zannediyor ki bu şey karadüzen bişey” dediği, 

Tape No:6575, 09.02.2008 tarihinde Kemal AYDIN’nın Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.A.ÇELEBİ' nin “Sağolun iyiyiz bu  nerdesiniz Kemal amca şuan” dediği K.AYDIN' ın “… Neriman  halanın yanındayız ona brifing veriyoruz Hamza abinle” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “He brifing veriyorsunuz” “... oraya uğrayabilirim bu mitingle bizim alakamız yok dimi var mı” dediği K.AYDIN' ın “Yok önemli değil o yapılan şeyler yanlış şeyler değil insanlar şeylerini ortaya koyuyor” “Türkiye Türkiye nin Türkiye nin lehinde olan hadiseler tamam mı gelirsin konuşuruz” dediği, 

Tape No:6586, 22.02.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H.DEMİR' in "O dünkü verdiğimi diyorum bacıma  bir ulaştırısan çok sevinirim diyorum” dediği K.AYDIN' ın “Verdim verdim ben” “İlgileneceğiz canım benim verdik öpüyorum seni” dediği, 

Tape No:6588, 26.02.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H.DEMİR' in "…burda bu telefonda olmazda abim” “BATMAN DAN BİŞEYLER YAKALADIM” “Çok önemli içinde bi tanede” “HE BİTANE NAMUSSUZ VARDA” “BEN NOTLARINI HE NOTLARINI TABİ ONLARIN HEP ALDIM” dediği, 

Tape No:6682, 26.02.2008 tarihinde Kemal AYDIN’nın N.Ö ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.AYDIN' ın “… güzel Türkün sesini duymak insana bahtiyarlık verir” dediği, N.Ö.' ün  “…bu Hamza dan çarşamba gününden beri haber alamıyorum” “Abi pazar günü sana ben herşeyi anlatacam, şimdi çok mevzular vardı, anlatmak istemedim, sana pazartesi günü yanında olacam abi” “Yani kabul edilecek bişey değil inan,  yoksa ben seni kolay kolay aramıyorum, yani aramıyorum derken” “Telefonda olmaz abi onun için” dediği, 

Tape No:7413, 02.07.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’ nun Eren MUMCU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; E.MUMCU' nun “…var mı senle ilgili bir sıkıntı” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Yok yok ya sorun yok” dediği, E.MUMCU' nun “…ben Kemal amcanın kapalı da Neriman teyzenin telefonu açık evde mi unuttu acaba” “TAMAM O.... ÇOCUKLARI YA YA BEN BEKLİ...” “Tamam ben bekliyorum hala ya işte dedim ya dün O bi haber verecek te” “Daha dün işte İstanbul’a geçiyorum dedi muhtemelen gitmiştir o şeye Emniyet Müdürlüğüne falan” “Bakalım işte ondan  haber bekliyorum ....” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “.... ALİ AMCAYIDA GÖZALTINA ALMIŞLAR YA” “Ama o halletmeye gitti oraya herhalde” dediği, E.MUMCU' nun “Şeyde var diğer Paşamızın da şeyi var işte avukatlık mavukatlık muhabbeti var ya” “Halleder belki halledebilir” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Oğlum bu olay iyi oldu demiyorum ama iyi tarafından bakın bu olay hızlandı yani bunlara bişi olmaz merak etme” dediği, E.MUMCU' nun “Ya bok at izi kalsın a.... koyım ya” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Ama onda başarılı olamayacaklar” dediği, E.MUMCU' nun “Şeyde o Köksal doktor da yok ona gerçi şeyde bizim pederin tanıdıkları vardı ulaşmışlar her halde ona” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Onları onlar BİZİM TAYFAYA HEPSİ HAMZA ABİ DE VAR HAMZA DEMİR biliyon dimi Hamza abiyi” “Daha geçen cumartesi beraberdik oturuyorduk işte” dediği, 

Tape No:6553, 02.07.2008 tarihinde Kemal AYDIN’ ın Hamza DEMİR/NURETTİN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.AYDIN' ın “Kestirip atacaksınız bunu söyleyenlerin a.... koyum bunu söyleyenler Siyonistler ve Emperyalistlerdir” “Çünkü Yaşar Paşa onların onların a.... koyacak tek adamdır yegane adamdır  koyacaz yakında görecekler hepsini silecez bu ülkeden” dediği,  H.DEMİR' in "Tamam abi Nurettin  vereyimde bi görüş abi” diyerek telefonu yanında bulunan NURETTİN’ e verdiği, K.AYDIN' ın “…  develete ait makam ve mevkileri  kullanıyor olabilirler hepsinin a.... koyacaz ... zamanı yakındır öpüyorum sizi” dediği, 

Tape No:6556, 02.07.2008 tarihinde Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.AYDIN' ın “… bu Mithat KARACA emekli General değimi” dediği,  H.DEMİR' in " Şimdi emekli evet evet Tuğgeneralmiş” dediği K.AYDIN' ın “Başbakanlıkta Genelkurmay adına çalıştığınımı söyledi sana” dediği,  H.DEMİR' in " He yani Genelkurmay İstihbarat şeyi olarak çalıştığını söyledi orda” dediği K.AYDIN' ın “Genelkurmay İstihbarat şeyi olarak çalıştığını söyledi” dediği,  H.DEMİR' in "  He he Başbakanlıktayım dedi” dediği K.AYDIN' ın “Ama ama Başkomutanın alehindede konuşuyor  ...” dediği,  H.DEMİR' in "  He burdada bi Albay daha var burda akşam ağzına tükürdüm onların abi” dediği K.AYDIN' ın “... onlar onların şeyi onlar adamlarının görevi o” dediği,  

Tape No:7418, 07.07.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.ÇALIKUŞU'nun “Bu senin diğer numarandı demi” dediği,  H.DEMİR' in " Ee öbürlerine el koydular bu hattı yeni aldım gardaş tamam mı” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Ben şeydeydim Koçhisar’daydım ya Şereflikoçhisar’daydım Tuz Gölünde” dediği,  H.DEMİR' in " Gelecen mi bu tarafa” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Sen biliyon demi durumları” dediği,  H.DEMİR' in "  He he biliyo yook” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Bizim bigelme durumumuz varda istanbul’a gitme durumumuz var” “Alıkonmayla ilgili sorunum yokta ifade sadece” “Kurtarmak için kurtarmak için” “Üçümüz bide Yüksekova’daki” dediği,  H.DEMİR' in " Anladım gardeş bi görüşelim de öyle gidin” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “O Yusuf abi halletti onu HAMZA ABİ Yusuf abi halletcek onu avukat” dediği,  H.DEMİR' in "Ha tamam çünkü ben sizi tanımıyom dedim hiçbirini tanımıyom dedim isim vermedim sorabilirler sorarlarsa öyle bi görüştük ama ismini falan sormadık deyin geçin ya yani Yusuf halleder gerçi de” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “EE BÜYÜĞÜMÜZ ÖYLE DEDİ Mİ ŞUAN İÇERİDE” dediği,  H.DEMİR' in " Yok onlan ... içeri girerken görüşemedik biz nezarette beraberdik zaten benim ifadeler şede Yusuf biliyor nasıl verdiğimi” dediği, 

Tape No:7199, 08.07.2008 tarihinde Hamza DEMİR/Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin Y.E ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Y.E’ nin “Hamza bey endişelenme böyle bir tutuklama” dediği,  H.DEMİR' in "  Yok yok onun için değil  bizim Komutanımla beraber oturuyorduk ta ... gibi sohbet ediyorduk ta dedim Yusufu bir arayayım hı dedim ki kardeş biz dik durduk avukatımda gerekeni söyledi bundan sonrada dedim avukatım Allah izin verirse çıkartacak dedim Komutanımda  burada” dediği, Y.E’ nin “Komutan hangi Komutan” “Ha ha Çelebi bey” “Çelebi beyi verirsen ben onları zaten ifadesini aldırttıracam savcılıktan” dediği, H.DEMİR’ in telefonu yanında bulunan M.A.ÇELEBİ' ye verdiği, Y.E’ nin “…şimdi ÇELEBİ bey ben Cumhuriyet Savcılığına bi  yarın tutuklamaya itiraz dilekçesi  yazacam” “Ben sizin de adınıza Noyan beye de söyledim çünkü burdaki önemli sizinle olan görüşmeleri sanki Genel Kurmaya bir sızma gibi değerlendirilmek istendi ben söyledim Genel Kurmayın bu işlemden haberi var” “Bütün raporlarda Genel Kurmaya günlük rapor  veriliyor ama  buna rağmen Hakimlerin veya Savcıların aklına yatmadı böyle bir şey olabilir” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Evet abi biz ifade verecez” dediği, Y.E’ nin “Ha ben bir dilekçe hazırlayacağım sizleri de Hakimlen görüştüreceğim” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Tamam Yusuf abi biz hazırız  ne zaman bu hafta içimi olacak” dediği,

Tape No:7199, 08.07.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.ÇALIKUŞU'nun “Tamam sen Kameştesin sen para harcama tamam mı” “Ben göndertecem bakacam” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin  “Kendini çok sıkıntıya sokma tamam mı” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “He birde Hasan abi Hamza abi aramıştı” “Görüşemiyoruz falan  Hamza abi aramıştı seni” dediği, 

Tape No:7215, 11.08.2008 tarihinde Mehmet Ali ÇELEBİ’ nin N. ÇALLIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.ÇALIKUŞU'nun “He şey diyecem Hamza abiyle görüştün mü sen” dediği, M.A.ÇELEBİ' nin “Daha görüşemedik ya ....” dediği,  

Tape No:7233, 14.08.2008 tarihinde Noyan ÇALLIKUŞU’nun Yaşar TOZKOPARAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.ÇALIKUŞU'nun “Lafla değil sadece Hamza abiyle görüşüyorum işte Hamza abi varya” “O işte zor durumda adam” dediği, Y.TOZKOPARAN’ ın “Abi nolucak ya” “Yani hala bekliyoruz öyle” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun  “Tamam zafer bayramını bekliyoruz işte” dediği,  

Tape No:7271, 16.08.2008 tarihinde Kurtça BEKTAŞ’ ın Süleyman SOLMAZ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.BEKTAŞ’ ın “…Rızanın yanına doğru gidecem” dediği, S.SOLMAZ’ın “Bugün akşam toplanacaz mı” “… Kazım abi yarın sabah 9 da Keçiören köprüsünden bizi alıcak” dediği, K.BEKTAŞ’ın “Hamza abinin arabayla aşağı kadar ineriz” dediği, S.SOLMAZ’ ın “Tamam  oldu o zaman hadi görüşürüz” dediği,  

Tape No:7237, 23.08.2008 tarihinde Noyan ÇALLIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;  H.DEMİR' in " BUNLAR BUNLAR TÜRK MİLLETİNİ SATTILAR HA” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “SATTILAR” dediği,  H.DEMİR' in " TÜRK MİLLETİ BOŞ DEĞİL BUNLARIN ANASINI AĞLATACAK HEPSİNİN DUR” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “EYVALLAH EYVALAH HEPSİNİN HEPSİNİN BEKLİYORUZ BAKALIM ZAFER BAYRAMINI BEKLİYORUZ İŞTE” dediği,  H.DEMİR' in "  VALLA YENİ GELENDEN DE ÜMİDİM YOK” “YENİ GELENDEN DE ÜMİDİM YOK” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “YOK YOK YOK SAKIN ÖYLE DÜŞÜNME” “SAKIN ÖYLE DÜŞÜNME HA” dediği,  H.DEMİR' in "SEN DİYOSAN ÖYLEDİR TAMAM” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “ANLADIN MI” dediği,  

Tape No:7240, 23.08.2008 tarihinde Noyan ÇALLIKUŞU’nun H.C.Ü ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.ÇALIKUŞU'nun “… Kemal amcalar çıkmazsa pazartesi günü Tekirdağ a gidecem” “Salı günüde onlarla görüşecem” dediği, H.C.Ü’ nün “Doğrudur herkes sıkılmış Yaşar la konuştum” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Özgürlüklerini aldılar” “Aşağılık vatansızlar dışarıda dolaşırken” “… sen telefon alabiliyon mu Telsim den şey hat isimsiz” dediği, H.C.Ü’ nün “Şeysiz mi kayıt” “Hı hı alıyım ben sana komutanım” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Hamza abi alıyo falan dedi …” dediği, H.C.Ü’ nün “Ona aldım komutana aldım ikisi açmıyor hatlarını aldım öyle koyuyor ceplerine ... ne işe yarayacaksa” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Neyse şu 30 Ağustos’ da bir geçsinde” dediği,  

Tape No:7436, 13.09.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; dediği,  H.DEMİR' in " Komutanım ben sabahınan şeydeyim Ankara dayım kardaş” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Çıkıyon şimdi bu akşam herhalde” “Yarın o buluştuğumuz kahvede mi oluyon” dediği,  H.DEMİR' in " Nereye diyorsanız oraya gelirim” dediği, 

Tape No:7437, 14.09.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’ nun Eren MUMCU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.ÇALIKUŞU'nun “He Ankaradayım” “Çelebiyle beraberiz işte” dediği, E.MUMCU' nun “Boş boş dolanmayın ya çalışın ya” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “… yok lan boş dolaşmıyoz la ayıp ediyon  güzel haberler alıyoruz ama” “Haberler güzel” dediği, E.MUMCU' nun “Ben Neriman teyzeyle konuştum dün” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “ŞİMDİ HAMZA ABİYLE GÖRÜŞECEZ ŞİMDİ HAMZA ABİ GELECEK” dediği, 

Tape No:7438, 15.09.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;   H.DEMİR' in "Ben akşam üstü şeye geçecem İstanbula şeyin için... yokta o Neriman ın için gececem  yani Nerimana bildirmeden geçecem  yarın Nerimanı orda görüş ... ben geri otobüslen yarın dönerim Nerimanı gönderdikten sonra” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Sadece onun için gitmene gerek yokbe” dediği,  H.DEMİR' in "  Hem orda işimede bakacam yani ... bakacamda ....yinede orda  gideyim onun yanında olayım...” “Sağol kardeş işte ihtiyaç şey var ya bu çocuğun yarın kitapları falan alınacakta” “Bi o var kardeş ya bi ufat tefekte bişey yatacakmış yani öyle bişey yok ...” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Ne kadar lazım sana sen söyle bana” dediği,  H.DEMİR' in " Benim kardaş toplam yani kitapların parası okula yatıracak para falan 300-325 lirayı falan buluyo” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun “Tamam onu halletmeye çalı bugün nöbetçiyim ama ben halletmeye çalışayam Hamza abi” “… tamam ben Çelebiylede konuşurum hallederiz” dediği, 

Tape No:7439, 16.09.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’nun Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.AYDIN’ ın “… içerde İbrahimle uğraşıyoruz dedi Alide bende dedi, İbrahim biraz şey biliyosun  yontulmamış” “Şimdide iyiyim işte İstanbula gidiyorum beni karşılayacak alacak HAMZA ABİN Abuzerde gelecek ondan sonra işte Aliden haber bekliyorumki uçak biletimi ayarlasında” dediği, 

Tape No:7424, 18.09.2008 tarihinde Noyan ÇALIKUŞU’nun X ŞAHIS   ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X ŞAHSIN "Abi ben Hamza Demirin oğluyum” “Abi babamı sabah gözaltına aldılar seni aramamı söyledi” dediği, N.ÇALIKUŞU'nun  “Tamam beni de alıyorlar şimdi gözaltına” “Evet tamam sorun yok ya sorun yok tamam gözaltına aldılar beni” “Şimdi ben de komutanım var yanımda komutan .... İstanbul a gidicem derhal” dediği, 


Şüpheli Kemal AYDIN sorgusunda, Hamza DEMİR’ i avukat Abdulkadir ERDİL’in bürosunda tanıdığını, iki yıldır diyalogunun olduğunu, kendisini başka bir münasebetle tanıdığını söylemesine bir anlam veremediğini, 



Şüpheli Emre MUMCU’ nun savcılık ifadesinde; Hamza DEMİR’ i tanımadığını, kendisini telefon fihristinde HAMZA DEMİR’ in telefon numarasını NOYAN yazmış olabileceğini, 

Şüpheli Eren MUMCU’ nun 0 532 463 22 84 numaralı sim kartının yapılan incelemesinde; 

98. sırada Hamza demir 05323257711 yazdığı,

Şüpheli Neriman AYDIN’ ın Ankara İli Çankaya İlçesi Birlik  Mahallesi 14. Sokak No:7 sayılı adresinde yapılan arama sonucu elde edilen dokümanlar arasında;

-(1) adet üzerinde notebook yazan ajanda sayfasında; “Naydin@toplumalhaber.com Ali Aksüngü SSK sicil no: ... Ahmet Yarbay ... Hamza-Mehmet çocuklarına Üzeyir Garih öldürülme olayı?” yazdığı, karşı sayfasında, “Cumhurbaşkanlığı meselesi Cumhuryiet meselesidir …Fatma Ünsal : 280 250 20 346…” yazdığı, 

-Başka bir sayfasında, “Hamza Demir (1) Mehmet Koçarslan –Tunceli doğ Raina ve Galatasaray adasının işletmesi- PKK ile işbirliğinde İstanbul’u ayakta tutanlardan biri (2) (Paşa) Halen görevde olan bir paşadan – Erdoğan Polat Irak’dan ABD doları getirerek Avro’ya dönüştürüp piyasaya sürüyorlar Paranın %20’sini de Mehmetçik Vakfına verildiğinden de bahsediyor. (3) Edirneli Albay- Oğlu ve gelini teğmen Tayyip Erdoğan hayranı TSK ndan rahatsızlık duyan Bu dönemde TSK nin üst düzeyinin emekli edilerek bunlardan kurtulacakmış T.C. Devleti Bu 3 Tırı varmış, Bulgaristan’da basılan dolarları kaçak yollarla Türkiye’ye sokuyorlarmış” yazdığı, 

Şüpheli Hamza DEMİR’ in telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda; Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile 32 kez görüştüğü, Şüpheli Kemal AYDIN ile 301 kez görüştüğü, şüpheli Noyan ÇALIKUŞU ile 59 kez görüştüğü, şüpheli Neriman AYDIN ile 10 kez görüştüğü tespit edilmiştir.

e-E. Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

Ergenekon terör örgütüne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli şüphelilerden ele geçirilen DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI) isimli dokümanda, terör örgütünün Türk Silahlı Kuvvetlerine sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Soruşturma kapsamında yakalanan şüpheliler Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütünün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetlerine sızabilmek için bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları dosya kapsamıyla ortaya çıkmış bulunmaktadır. Yine soruşturma kapsamında yakalanan şüphelilerin iddianamenin giriş kısmında belirtilen alışılmış terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları tespit edilmiştir.

Bu amaç doğrultusunda bir kısım evlerde gizlice toplantılar tertip ettikleri ve buralarda kamu görevlilerini ve askeri öğrencileri Türkiye Cumhuriyetinin yasama ve yürütme organına karşı askeri okul öğrencilerini kışkırtarak yönlendirmekte oldukları anlaşılmaktadır.

Bu kapsamda şüpheli Hamza Demir’in de Ergenekon terör örgütünün gizli yapılanması içerisinde örgütün ara yöneticilerinden olan Kemal Aydın’a bağlı olarak onun emir ve talimatları doğrultusunda faaliyette bulunduğu, bir kısım TSK mensubu subay ve askeri öğrencilerle çeşitli yerlerde gizlice buluşmalar tertip ettiği, örgütün ideolojisi doğrultusunda bu kişilerle belirlenmiş aralıklarla buluşmak suretiyle terör örgütünün hedef ve amaçları doğrultusunda yönlendirme faaliyetlerine giriştiği,  bu konuda kendisine emir ve talimatları şüpheli Kemal Aydın’ın verdiği, kendisine verilen görevlerle ilgili olarak yaptığı örgütsel faaliyetleri şüpheli Kemal Aydın’a rapor şeklinde ilettiği, Kemal Aydın ve Neriman Aydın ile şüpheli Hamza Demir’in çeşitli zamanlarda örgütsel faaliyetlerin değerlendirilmesi ve yürütülmesi amacıyla bir araya geldikleri (örneğin; kayıt sıra no-6575, 09.02.2008 13:39 Kemal Aydın-Mehmet Ali Çelebi ile yapılan telefon görüşmesi), 

Nitekim Kemal Aydın ile yaptığı bir telefon görüşmesinde (tape no:6951) şüpheli Hamza Demir’in “o gün şu Harbiyelilerle geç vakide kadar oturdum abi, He çok da memnun ayrıldı çocuklar şey yaptık” şeklinde yaptığı gizli buluşmalarını ve faaliyetlerini şüpheli Kemal Aydın’a bilgi verdiği, görüşmede şüpheli Kemal Aydın’ın şüpheli Hamza Demir’e hitaben “görevini yap yani” şeklinde talimat verdiği ve şüphelinin de karşılığında “görevimi yapıyorum” demesinin ardından şüpheli Kemal Aydın’ın; “Memnun ayrıldılar da onlar memnun ayrılmazsa siz memnun ayrılın,  onlar zaten görevlerini yapıyorlar” dediği ve Hamza’nın da; “He ben memnun ayrılıyorum tabi canım da o bi şeyler kaptılar da  kaptıkları zaman memnun oluyorum abi bizden bi şeyler kaptıkları zaman memnun oluyorum abi” şeklinde konuşarak Ergenekon terör örgütünün amaçları doğrultusunda Harbiyeli öğrencileri çeşitli konularda seminer ismi altında yönlendirdiğinin anlaşıldığı, 

Şüphelinin bu faaliyetlerinin diğer kişilerle yaptığı telefon görüşmelerinde de açıkça tespit edildiği, 30.01.2008 günü Saat 11.36 da X Şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde  X şahsa;  “şimdi bi şehir dışına çıkartıyorlar da beni gelince anlatırım bi yerlerde bi görev verdiler de”, “Ben şimdi bi seminere gidiyorum gardaş bi seminer verip gelicem bi ara” şeklinde söylediğinin belirlendiği, 

Şüpheli Hamza Demir’in örgüt içerisinde faaliyette bulunan ve soruşturma sırasında yakalanan muvazzaf subaylar Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu ile  birlikte örgüte elemen kazandırma hedefi çerçevesinde Harbiyeli öğrenciler arasında gerçekleştirdikleri gizli yapılanma içerisinde idolojik eğitimlerine başladıkları, bu maçla çeşitli mekanlarda bir araya geldikleri(örneğin tape no:7368,7367,7370,7377,7402 gibi), isimleri geçen şüphelilerden Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu’nun da bu konuda emir ve talimatları Hamza Demir’den aldıkları, 11.08.2008 günü saat 22.53’te mensubu olduğu TSK’nın ve dolayısıyla da Türk Milletinin hizmetinde olması gereken ve beklenen Noyan ÇALIKUŞU’nun şüpheliye; “Eyvallah Hamza abi.senin gibi asil bir Turk evladinin hizmetinde olmak serefimizdir.” içerikli mesaj çektiği, yine örgütün Harbiyeli öğrencilerle irtibatının sağlanmasında en etkin görevi yürüten şüpheli Mehmet Ali Çelebi’nin bu görevi yerine getirdiğinin 24.07.2008 günü saat 18.34’teki telefon görüşmesinde şüpheliye; “Bi şey soracaktım abi hani bizim Harbiyelilere şey götürdün ya avukata…Bizim Harbiyelileri avukata götürmüştün ya hani avukata” şeklindeki ifadelerinden de anlaşıldığı, yine şüphelinin sivil kişilere de  örgütün faaliyetleri çerçevesinde seminer adı altında toplantılar yapıldığının anlaşıldığı, 20.02.2008 günü Saat:13:16 da ve aynı gün saat:14.14 de N.Ö. isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde şüpheli Kemal AYDIN ile görüştüğünü söyledikten sonra  Kemal Aydın’ın; “N’i dedi ordan dedi atamazlar sen kafanı yorma dedi, onu orda kahraman yapmazsam dedi namussuzum dedi, dedimki geldi seminerler verdik falan dedim baya bi çalışıyor işte ordaki alevi çocuklara dedim getiriyo dedim konuşuyo sohbet ediyo falan orayı bi örgütlemiş gibi olduk dedim… gelecekte çok şeyler olacak dedi” şeklindeki sözlerinden örgütlenme faaliyetini yürüttüğünün açıkça anlaşıldığı, yine 01.02.2008 günü saat 10.21 ve 02.02.2008 günü saat 15.45 de V.Ü isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde; “Nasıl gardaş çalışmalar nasıl Hacıbektaş’ta iyimi”, “bi gün güzel bi yürüyüş ayarlıyalım”  

Şüphelinin diğer şüpheliler Kemal Aydın, Mehmet Ali Çelebi ve Noyan Çalıkuşu ile yaptığı telefon görüşmelerinde de Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçerisindeki yapılanmalarının ortaya çıkmaması ve faaliyetlerinin deşifre edilmemesi için gizliliğe önem verdikleri, birbirleriyle aralarında iletişim kurmak için kullandıkları telefonları ve simkartları sık sık değiştirdikleri, kendi üzerlerine kayıtlı olmayan telefon hatlarını kullandıkları, ayrıca telefon konuşmalarında açık vermemeleri konusunda da birbirlerini uyardıkları, nitekim şüphelinin 01.08.2008 günü saat 09.49’da Noyan ÇALIKUŞU ile yaptığı telefon görüşmesinde; “Bu özel kimsenin üstüne de kayıtlı değil…Artık bunla görüşürüz…Bir tane de Çelebi’ ye aldım” dediği, ayrıca 14.02.2008 günü saat 10.29 da ve 20.02.2008 günü saat 11.37 de şüpheli Kemal AYDIN ile yaptığı telefon görüşmelerinde  şüphelinin “bi iki konu daha varda” dediğinde, Kemal AYDIN’ın “Telefonda konuşmayalım” şeklinde uyardığı, 04.03.2008 günü saat 12.29 da ve aynı gün 12.35 de Ş.D. isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmelerinde şüphelinin “benim telefonum da dinleniyor...ben şuan genelkurmaydan görevli bir yerdeyim anladın mı” dediği, böylece şüphelilerin örgütsel faaliyetlerinin ortaya çıkmaması için önlem aldıkları, bunu gerçekleştirmek için telefon görüşmelerini en az seviyeye indirdikleri ve yüz yüze konuşmayı tercih ettikleri, sürekli olarak “kahve” ismini verdikleri ancak soruşturma sırasında neresi olduğu kesin olarak tespit edilemeyen bir yerde  buluştukları (örneğin; tape no 6937), 

Şüphelinin ikametinde yapılan aramada soruşturma kapsamında bulunan şüpheliler Kemal ve Neriman Aydın, Ercüment Ovalı, Mehmet Ali Çelebi, Noyan Çalıkuşu ve Mustafa Balbay’a ait telefon numaralarının ele geçtiği,

Ayrıca yine ikametinde Vatansever Kuvvetler Güçler Birliği Hareketi tüzüğü, Milli Birlik Hareketi Derneği Ana Tüzüğü ve Ulusal Güçler Birliği Hareketi- Yeniden Kuvvai Milliye Hareketinin Yapılanması başlıklı 38 sayfadan ibaret tüzüğün elde edildiği,

 Şüpheli Hamza DEMİR’in yukarıda açıklandığı şekilde Ergenekon Silahlı Terör Örgütüiçinde şüpheli Kemal AYDIN’ın emir ve talimatları doğrultusunda ve ona bağlı olarak örgütün amaçları doğrultusunda faaliyette bulunarak bir kısım askeri öğrenci ve subaylar ile sivil unsurları örgütlediği, anlaşıldığından;

Şüpheli Hamza Demir’in ERGENEKON terör örgütünün üyesi olmak eylemi nedeniyle, TCK’nun 314/2 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 
53- Şüpheli Ercüment OVALI

a-Savunmaları,

Emniyet beyanında; 

İç Hastalıkları doktoru iken 1992 sonunda Karadeniz Teknik Üniversitesinde Yardımcı Doçent olarak göreve başladığını, 1995 yılında Doçent olduğunu, aynı yıl Marmara Üniversitesi Tıp Fakültesinde Hematoloji bilim dalında ihtisasa başladığını, 1998 yılında ihtisasını tamamlayıp Karadeniz Teknik Üniversitesine döndüğünü, 2000 yılında Profesör olduğunu, 2004 yılında ATİ Teknoloji A.Ş.’yi kurduğunu ve 2007 Kasım ayından beri üniversitenin görevlendirmesiyle Genel Müdür olarak bu şirkette çalıştığını,

533 494 89 82 numaralı ATİ şirketi adına kayıtlı telefon hattını kullandığını, ayrıca kendi adına kayıtlı 532 572 91 74 numaralı hattı yaklaşık 7-8 yıldır kullandığını  mesleki açıdan bir çok derneklere üyeliği olduğunu, Bunların haricinde sivil toplum kuruluşu olarak Karadeniz Sanayici İlim Adamları, Yöneticiler Derneğinde de üyeliği olduğunu, Hatta bu derneğin kurucuları arasında olduğunu, Şimdi de sadece üyeliğinin olduğunu, Başkaca mesleki olmayan herhangi bir kuruluşa üyeliğinin olmadığını, 

Durmuş Ali ÖZOĞLU’nu tanıdığını, kendisiyle yüzyüze ve telefonla görüştüğünü  bu şahısla kendisini Kemal AYDIN’ın tanıştırdığını, Kemal AYDIN’la Ankara’daki bir görüşmelerinde  yanında D. Ali ÖZOĞLU’nun da olduğunu, hatta orada Hatice BAHTİYAR isimli bir bayanında olduğunu, daha sonra çeşitli sebeplerle telefonla görüştüğünü, 

Kemal Aydın ve Neriman Aydın kardeşleri çok uzun zamandır tanığını, aile dostları olduğunu, 

Sevgi ERENEROL ile Ankara’daki Mevlüt AYDIN’ın ofisinde 2006 yılı başlarında tanıştığını, bu sırada ofiste Mevlüt AYDIN, Kemal AYDIN, Sevgi ERENEROL ve Mevlüt Aydın’ın bir bayan arkadaşı olduğunu,  Sevgi Erenerol’u 2006 yılı Eylül ayında düzenlemiş olduğu Kök Hücre ve Dinler isimli panele davet ettiğini ancak panele katılmadığını, 

Emin GÜRSES’i basından tanıdığını, kendisi ile görüşmek istediğini, CIA ajanı olduğuna dair asılsız bazı duyumlar aldığı için randevu vermesine rağmen kendisi ile görüşmediğini,

Soruşturma kapsamında ele geçen ERGENEKON ve LOBİ isimli dokümanlar hakkında bilgisinin bulunmadığını, örgütün faaliyetlerine katılmadığını,

24.02.2008 günü saat 22.42’de Kemal AYDIN ile yaptığı görüşmede; bir süre Türk Silahlı Kuvvetlerinin Kuzey IRAK’ta düzenlemiş olduğu herakat hakkında görüştüğü, Kemal’in “Siz ne iş yapacaksınız” diye sorduğu, kendisinin ise “Bize ne iş verilirse onu yapıcaz abi” dediği ve bir süre siyasi partiler ve liderleri hakkında görüştüğü, daha sonra Irak’taki savaş hakkında görüşmeye başladığı, Kemal’in “…bu telefon konuşması ama konuşacağız bunun başka yolu yok seninle yan yana gelemiyoruz çünkü sen yanlışları yapmaya devam ediyorsun…”  dediği ve bir süre Irak’taki savaş hakkında görüşmeler yaptığı, görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Kemal’in “sen bana hiç bir gün zaman ayırmadın 6 senedir bir gün bana zaman ayırmadın bir gün iki saat ayırmadın hiç ayırmadığın içinde bunlar böyle oluyor anladınmı şimdi ne söyleyeceksen söyle” “…sen bunu ondan sonra söyliyorsun abi ya sen söyleme bunu senden kimse duymasın sen bir asker çocuğusun sen bu ülkenin özellikli insanısın senin bu ülkedeki konumun farlı düşünçe yapın farklı benim kızdığım taraf bu bak kızdırdın beni şimdi sen böyle düşünemesin buna hakkın yok yok yok…” dediği, kendisinin “En önemli bilgi kaynağına dönüp soruyorum ne diyorsun abi diye soruyorum sende bana bağırıyorsun” “Bişey demedik abi biz dedik canımız sıkıldı bişey paylaşalım dedik fırça yedik dedik iki söz duyalım dolalım yarın sabah gidelim bizde insanlara saldıralım dedik” dediği, Kemal’in “Ee tabi gittin bir yanlış yaptın Emperyelist güçlerin ellerindeki kuruma gittin hiç söylememen gereken şeyleride söyledin hiç söylememen gereken şeyleri söyledin” “Onlarla ilişkiye girdin herşeyi söyledin ya yazdıkların felaket” “…gidip herşeyi söyledin herşeyi ve senin korumanı onlar mı yaptı şimdi onlar mı seni korudular şimdiye kadar onlar şimdiye kadar seni öldürme planları yapan onlar seni öldürme planları yapan bir kurumun düşman güçlerin emrindeki yerdir oraya aittirler ben sana giderken dedim ki hoca ne söylemeyeceğini biliyormusun dedim ne söyleyeceğini bil bir gittin altı saat geldiler beş saat kaldılar bir gittin altı saat oniki saat adamlarla yani bir Emperyelist güçlerin emrindeki bir ihanet teşkilatında herşeyide söyledin maşallah herşeyi herşeyi söyledin” “Onlar birilerinin emrinde olarak benim peşimde gezdiler taki benim devletim benim esas devletim bizi sahipleninceye kadar onlar aracılığıyla onlar vasıtasıyla bize ölüm planları yaptılar…” “Anladın mı sana diyecektim ki Trabzona gelecem ama dedim şeyin geçsin yani biraz işler geçsin dedim devlet bizden evel evelleşmiş şimdi dedinki bölge komutanı gelecek devlet için senin yaptığın hatayı düzeltmek için şimdi senin üzerine gelecek herşeyi düzeltmek için bölge komutanı senin yanına gelir onun için gelecek senin yaptığın hatalar için gelecek anladınmı yaptığın hatadan dolayı bölge komutanından özür dile deki biz bu kurumu devletin bir milli müessesi olarak gördüm benle temaslarında onlarla bu manada ilişki kurdum ama öyle değilmiş de benim abiyim bana onların öyle olmadığını söyledi anladın mı” “Şimdi onlar bizi öldürme planı yapıyorlar bizim esas devlet Türk Silahlı Kuvvetleri bizi korumasaydı ne senin parçanı bulabilirlerdi bu ülkede nede Kemal AYDIN”ın parçasını bulabilirlerdi…” “…bize dost görünme gösterisi yapıyorlar Oruspu çocukları bu kadar net söyliyorum benim telefonumun dinlendiğini seninde telefonunun dinlendiğini biliyorum” “…BENİ DÖRT TANE GÜNDE ARABA TAKİP EDİYORDU DÖRT SENE NE ZAMAN Kİ YAŞAR BÜYÜKANIT PAŞA GENELKURMAY BAŞKANI OLDU TALİMAT VERDİ ONDAN SONRA UZAĞIMIZA GİTMEK MECBURİYETİNDE KALDILAR BİLİYORMUSUN” “Tabi üzülüyoruz tabi savaş demek zaten bir milletin evlatlarının bu mükaddes yolda şehit olması demek biz onu birilerine biz birilerine anlatacaz BİZ PSİKOLOJİK SAVAŞIN TÜRKİYENİN ÜZERİNE OYNAN PSİKOLOJİK SAVAŞIN YÖNETLERİ OLACAZ SEN BİR TRABZONA YETER FAZLA GELİRSİN bu kadar fazla şey konuşmak istememin sebebi senin tabi bir yığın çevren var sana bir yığın insan müracat etmektedir bir yığın insan sana endişelerini dile getirmektedir … onlarında senin benden senden benden başka fazla moral değerlerine ihtiyacı vardır onlara moral değerlerinin yükseltmesini ancak senle ben sağlayabiliriz…” dediği hatırlatılarak  sorulduğunda;  

Kemal AYDIN’ın aile dostu olduğunu ifade etmiş konuşma içeriğine ilişkin net bir cevap verememiştir. 

Görüşme içeriğinde geçen; Kemal AYDIN’ın “emperyalist güçlerin elindeki kurum” diye ifade ettiği kurumun MİT olduğunu, başından geçen olaylarla ilgili olarak yardım umuduyla ve kendi çalışmalarıyla ilgili bilgi vermek için MİT’e gittiğini, Trabzon bölge müdürlüğüne 5-6 kez gittiğini, raporlar sunduğunu, Kemal AYDIN bu kurumda çalışanları sevmediği için kendisine iletişim tespit tutanağında geçen sözleri söylediğini, 

TAPE NO: 6783; 17.03.2008 günü saat 14.41’de M.A ile yaptığı görüşme okunup sorulduğunda; 
Gözaltına alınana kadar ERGENEKON isimli operasyonun uydurma olduğunu düşündüğünü, görüşmede geçen Ömer KURNAZ’ın Teknokent’in genel müdürü, M.A’ın da teknokentin inşaatını yapan kişi olduğunu, 
17.03.2008 günü saat 19.19’da Kemal AYDIN ile yaptığı  görüşmede; bir süre Ergenekon soruşturması hakkında Aydınlık Dergisinde çıkan haberlerle ilgili görüştüğü, soruşturmanın Tuncay GÜNEY isimli şahısların beyanları doğrultusuna çıktığından bahsettiği,, Kemal’in “…şimdi Veli paşayı Sami HOŞTAN denen uyuşturucu kaçakçısıyla aynı yere koyuyor” “Sevgi ERENEROL u Sami HOŞTAN la aynı yere koyuyorsun şimdi Emin GÜRSES i Sami HOŞTAN la aynı yere” “E şimdi yarın da seni o gibi olanlarla aynı yere koyarlar” “Yani şimdi Ercüment OVALI yla bilmem ne TEKELİOĞLU aynı yere gelir mi” dediği, kendisinin “Ama koyuyorlar” “Evet hatta benden bir kalem üstte tutuyorlar” dediği, bir süre sohbet ettikten sonra Kemal’in “Şimdi bunlar böyle olmazdı ama esas devlet nasıl davrandı nasıl daranıyor bize karşı biz birşey yapmıyoruz biz bu devlet için bu varlığı yaşatmak için bir eylem içindeyiz sende sende bu devleti yüceltmek için Türk milletini yüceltmek için müthiş çaba sarfediyorsun…” dediği, kendisinin “Evet ben dedim benim en büyük ispatım telefon konuşmalarım dinleyin dedim hepsini dinleyin” dediği, Kemal’in “Şimdi bu Türkiye Cumhuriyeti devletİni alçaltıcı Türkiye Cumhuriyeti devletini küçültücü bu hareketlerin herkes herkes şeyini ödeyecek bedelini ödeyecek” “İşler rayına oturacak bir başka yol başlayacak devlet işin esas devleti bu işe el koyacak sahip çıkacak üstlenecek o zaman karşıma geleceksiniz dimi” görüşmesi sorulduğunda;  


Kemal AYDIN’ın sinirlendiği için kendisiyle bu şekilde konuştuğunu, Yavuz TEKELİOĞLU’nun bir dönem yanında çalışan kişi olduğunu, Kemal AYDIN’ın esas devlet olarak Türk Silahlı Kuvvetlerini kast ettiğini, bu inancıda taşıdığını, 

21.03.2008 günü saat 10.22’de Kemal AYDIN ile yaptığı  görüşmede; bir ajansla ilgili yardım talebinde bulunduktan sonra Doğu PERİNÇEK’in tutuklandığından bahsettiğiniz, daha sonra Kemal’in “Şimdi eceli gelen eceli gelen köpek derler cami duvarına işer BÖYLE HEPİMİZİ TOPLASINLAR…” dediği sorulduğunda;   

Kemal AYDIN ülkedeki birçok kurumun Emperyalist güçler tarafından yönetildiğini düşündüğü için bu şekilde beyanlarda bulunduğunu, 


Süpheliye Ergenekon Terör örgütüne yönelik yapılan operasyonlar neticesinde Kemal AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU, Neriman AYDIN isimli şahısların bir kısım Harp Okulu öğrencilerini, subayları, emniyet mensuplarını ve bir kısım kamu görevlilerini illegal olarak örgütlemeye çalıştığı, bir kısım evlerde bu şahısları yönlendirdiği ve gizli toplantılar tertip ettiği anlaşılmıştır. Bu örgütlenme hakkında bilginiz var mıdır? Bu örgütlenmenin sizde içerisinde yer alıyor musunuz? Bu şahıslar ne amaçla böyle bir illegal örgütlenmeye gitmektedirler sorusu sorulduğunda;
Kemal AYDIN’ın yanına gittiği zaman bu öğrencileri orada birkaç defa gördüğünü, Kemal’in yanına (2) genç teğmenin gelip gittiğini, ancak isimlerini bilmediğini, 

Tape NO: 6773 ; 15.02.2008 18:57 Kemal AYDIN’la yapmış olduğu  görüşme  sorulduğunda; 

Kemal Aydın ile birçok konuyu paylaştığını, Bu nedenle MİT’e giderkende bu konuyla ilgili haber verdiğini,  Kemal AYDIN’ın MİT’i yabancıların yönettiğini düşündüğünden görüşme içeriğindeki ifadeleri kullandığını, Mehmet Ali Komutanın ise Kemal AYDIN’ın yanına gelen yeni karacı pilot teğmen olduğunu, soyismini hatırlamadığını, 

Tape NO: 6774 ; 19.02.2008 10:41 de Kemal AYDIN ile yapmış olduğu görüşme sorulunca;  Görüşmede bahsi geçen kişinin avukatı olan Hakan ERDEM olduğunu, Kemal AYDIN’ın MİT’in emperyalist güçlerin elinde bulunduğunu düşündüğü için MİT’ le yaptığı görüşme hakkında kendisinden bilgi istediğini, 

19.02.2008 günü saat 14.48’de Volkan…? ile yaptığı  görüşmede; “Volkan paşam nasılsınız ....” “…Bakanlık toplantıyı iptal edince kaldı ama bu cuma günü gelebilirim yine de bir ortalığa bakıyorum bakanlıkta bir ziyaret yapmam gerekecek” “Biraz müdahale edeyim diye yeni kanun yazılıyor çünkü onun için biraz müdahale edeyim diye uğrayacam oraya bu cuma veya önümüzdeki hafta gelicem paşam gelince de sizi arayacam” “Ben bilgi vereyim dedim çünkü” dediği, Volkan’ın “Sağol bende seni arayacaktım bu genel kurul ne zaman hocam genel kurula şimdi yönetim kurulu kararı çıkarıcaz da biz” dediği hatırlatılıp sorulduğunda; 

Görüştüğü kişinin emekli general Volkan KAPLAMA olduğunu, ATİ Şirketinin ortağı olan Türk Tıpsan şirketinin genel müdürüdür ve bir dönemde ATİ’nin genel müdürlüğünü yaptığını, görüşmede geçen konunun şirket genel kurul toplantısı olduğunu, 

Savcılık beyanında;

Karadeniz Teknik Üniversitesi Hematoloji Bilim Dalında profesör olarak görev yaptığını, Mesleği gereği yurtdışına çok sık giriş çıkış yaptığını, Avrupa ülkelerine, İtalya İspanya, Almanya ve Hollanda ile yılda bir defa da ABD'ye San Francisco’ya bilimsel toplantılar için gidip geldiğini, 

Karadeniz Teknik Üniversitesinin ATİ (gelecek) isimli kök hücre proje koordinatörü ve ATİ şirketinin genel müdürü olduğunu, 

Ergenekon soruşturması kapsamında gözaltına alınan şüphelilerden sadece Sevgi Erenerol, Durmuş Ali Özoğlu, Kemal Aydın ve Neriman Aydın'ı tanıdığını, 

Şüphelilerden Sevgi Erenerol'u, 2006 yılı Eylül ayındaki Dinler ve Kök Hücre isimli bir kongreye davet etmek için Kemal Aydın'ın kardeşi Mevlüt Aydın'ın Ankara Beşevler tarafındaki bürosunda Kemal Aydın'ın yanında gördüğünü, burada kendisi ile tanıştığını, kendisini kongreye davet ettiğini, Sevgi Erenerol’un geleceğini söyledi, ancak kongre tarihine 10 gün kala gelmekten vazgeçtiğini, Kemal Aydın'a Sevgi Erenerol’un niçin programı iptal etiğini sorduğunda kendisinin emperyalist güçlerin, Amerikan’ın adamı olduğunu düşündüğü için gelemeyeceğini söylediğini, bunun dışında herhangi bir irtibatı ve görüşmesi olmadığını, 

Şüphelilerden Durmuş Ali Özoğlu ile yaklaşık son 3-6 ay arasında Seğmen otelde kaldığı sırada Kemal Aydın ile yanına geldiklerinde tanıdığını, kendisini yayın evi sahibi Ali Özoğul olarak tanıttığını, yanında Hatice Bahtiyar isimli bir bayanın olduğunu, bu bayanın ne iş yaptığını bilmediğini, sekreteri olabileceğini, o gün Kemal Aydın ile buluşmalarının sebebinin kendisinin avukatı olan Hakan Erdem'in Kemal Aydın ile arasının bozuk olması nedeniyle kendilerini barıştırmak olduğunu, ancak Hakan’ın buluşmaya gelmediği için bu barışmanın gerçekleşmediğini, Kemal Aydın'ın tanıdığı, çok sevdiği dostu olarak Ali Özoğul'u tanıdığını, Karadeniz Teknik Üniversitesinin ATİ (gelecek) isimli kök hücre proje koordinatörü ve şirketin genel müdürü olduğunu,  Ali Özoğlu, kendisini yayın evi sahibi olarak tanıttığı için şirketin antetli kağıtlarını ve matbu evraklarını bastırmak için kendisinden fiyat aldığını, ancak anlaşma sağlayamadıklarını, ülke meseleleri üzerine konuştuklarını,  ülkenin kötüye gidişi ile ilgili konular görüşüldüğünü, Kemal Aydın’ın 1980 yılından beri sürekli emperyalizmin Türkiye'de bütün kurumlara hakim olduğu ve bu hakimiyetin insanları bilinçlendirmekle kurtulabileceklerini söylediğini, orada da ülke meseleleri üzerine konuşulduğunu, bunun dışında herhangi bir irtibatı ve görüşmeleri olmadığını, 

Şüphelilerden Kemal Aydın ile 1980 yılından beri tanıdığını, her geçen yıl biraz daha sık, özellikle okulunu bitirdikten sonra daha sık görüşmeye başladığı, Ayda en az bir kez görüştüğünü, baba dostu olduğunu, babasının eski MHP'nin kuruluşunda yer alan ve etkin faaliyetlerde bulunmuş  bir tıp doktoru olduğunu, dolayısıyla Kemal Aydın’ın da onun yanında yetişen gençlerden olduğunu, kendisinin bir dönem Baki Tuğ'un danışmanlığını yaptığını, daha sonra onunla da anlaşamadığını, Kızılay emekli müfettişi olduğunu, bütün Türkiye'yi dolaştığını, insanların bilinçlendirilmesi gerektiğini, aksi takdirde emperyalizmin oyuncağı olacağını herkese anlattığını, baba dostu olduğu için kendisini kıramadığını, çok sevdiği bir büyüğü olduğunu, 

Şüphelilerden Neriman Aydın’ın ise Kemal Aydın'ın kardeşi olduğunu, Ziraat Bankasında memur olarak çalıştığını, Kemal Aydın ile birlikte aynı görüşleri paylaştığını, toplumsalhaber.com isimli sitede yazılar yazdığını, Ankara’ya her gittiğinde kendisiyle görüştüğünü, 

Soruşturma kapsamında şüphelilerden ele geçirilen Ergenekon, Lobi, Devletin Yeniden Yapılanması üzerine Öneriler, Mafya, Panzehir, 21.Yüzyılda Casusluk, NBC Silahları Üretim Analizi, Ulusal Medya 2001, Kanal 6 Analiz, Televizyon Analiz, Dergi, Security AŞ, Protokol AŞ, Birleşik Komin, Özel Güvenlik Şirketi, Gladyo Sanatçılar, MİT, Medya Ajan Gazeteciler, Kemalist Hareket, Dinamik Ulusal Güç Birliği, Dinamik Anti/tez isimli dokümanlar ve içerikleri okunup kendisine sorulduğunda; 

Gözaltına alınıncaya kadar Ergenekon operasyonunun bir tertipten ibaret olduğunu düşünen kişilerden olduğunu,  örgütün dokümanları ve eylemleri ile ilgili bilgi aldıktan sonra ciddi bir örgütlenme olduğunu anladığını,  kendisinin bir bilim adamı olduğunu,  kendi dalında dünyada bir yer edinmeye çalıştığını, araştırmaları nedeniyle dünyada 2. olan Paul Erlich ödülüne aday gösterildiğini, kök hücre üzerine ciddi çalışmalar yaptığını, herhangi bir örgütle veya başka bir oluşumla uğraşacak kadar vakti olmadığını, bu davanın içinde yer almasının nedeninin Kemal Aydın ile yapmış olduğu telefon görüşmeleri olduğunu, ancak bundan 5-10 yıl önce de Kemal Aydın’ın  aynı şeyleri kendisine telefonda söylediğini, terörle hiçbir ilgisinin olmadığını, anılan dokümanları ilk defa Emniyette duyduğunu,  

TAPE NO: 6681, 24.02.2008 günü saat 22.42’de Kemal AYDIN ile yaptığı görüşme okunarak sorulduğunda; 

Kemal AYDIN'ı baba dostu olması nedeniyle uzun yıllardır tanıdığını, sürekli kendisine emperyalist güçlerin güdümünden kurtulmak gerektiğini anlattığını, bu konuşmanın da onun üzerine olduğunu, emperyalist güçlerin elinde olarak belirttiği kurumunda Devletin tüm kurumları olduğunu,  Kemal AYDIN’ın sürekli izlendiğini düşündüğünü, çünkü önemli işler yapan insanların sıkıntı çekeceğinden bahsettiğini,  Büyükanıt Paşa geldikten sonra kendisinin takip edilmekten kurtulduğunu düşündüğünü, Türk Silahlı Kuvvetlerine inancının yüksek olduğunu, kendisinin  fiziksel olarak sakat olduğu için askerlik bile yapmadığını, daha önceki Genel Kurmay Başkanı Hilmi ÖZKÖK zamanında askerlere çok kızdığını, görüşme içinde geçen “psikolojik savaşın yönetleri olacağız” derken kendisinin çevreyi aydınlatması gerektiği, insanlara daha kolay ulaştığı için emperyalizme karşı psikolojik savaş içinde yer alması gerektiğini söylediğini, 

TAPE NO: 6783; 17.03.2008 günü saat 14.41’de M.A ile yaptığı görüşmede; kendisinin “Senden ne var ne yok haberlerde var mı bir şey” “Ben şimdi sana da saklarım burada duruyor Aydınlık dergisine aboneyim bu hani işçi partisi varya” “Epeydir ondan alıyorum. Ergenekonla ilgili suçlamanın ana metnini yayınlamışlar abi varya ve bu olay Ergenekon operasyonu Amerika Birleşik Devletlerinden iki gün önce gelen bir emirle yapılmış ve tamamen onların düzmecesi abi” “Abi Tuncay GÜNEY denen bir adamın 7 yıl önce verdiği ifadeden hareketle başka da doğru dürüst belgeleri yok çoğu üç kağıtçı ve uydurma” dediği ve bir süre görüştükten sonra Mevlüt’ün “Ömer aradı mı seni Ömer KURNAZ” dediği, kendisinin “Aradı değişiklikler olmuş herhalde” dediği, Mevlüt’ün “Perşembe günü haber alıyor senin daha haberin yok dedim ondan sonra diyorsun ki oğlum hoca bana fırça attı lan sen orada bostan korkuluğu musun dedim haber aldığın gün hemen hocayı aramıyorsun” dediği, kendisinin “Onun için onun için ya bunu gizli tutmuşlar falan filan demesinin nedeni o o zaman” dediği hatırlatılarak Görüşme içinde Ergenekon operasyonunun ABD den iki gün önce gelen bir emirle yapıldığı ve tamamen düzmece olduğu, Tuncay Güney'in 7 yıl önce verdiği bilgiden hareketle, doğru dürüst belgesi olmayan, 3 kağıt ve uydurma bir soruşturma olduğuna ilişkin sözleri sorulduğunda; 

Bu görüşmeyi M.A ile yaptığını, Kemal Aydın'ın küçük kardeşi olduğunu, Aydınlık dergisine o tarihten 6 ay önce abone olduğunu, tamamen oradan okumuş olduğu bilgileri kendisine aktardığını, gençlik yıllarında okuduğu lisenin ülkü ocağı başkanlığını yaptığını, Aydınlık dergisin hiç sevmediğini, Ancak Aydınlık dergisi aykırı bir dergi olup, yıllar önce yazmış olduğu haberlerin genelde doğru olduğu ortaya çıktığı için, Ergenekon soruşturmasını da merak ettiği için gerçeğini öğrenmek için aldığını, dergide okumuş olduğu haberleri konuşması içinde aktardığını, o sırada öyle düşündüğünü, ancak nezarethanede kaldığı sırada Erol Mütercimler'le görüştükten sonra bu işin asla tertip olmadığını ve karşı siyasi bir atak olarak yapılmadığını, gerçekten ciddi bir örgütlenme olduğunu herkesin anladığını, 

TAPE NO: 6784 ; 17.03.2008 19.19 da Kemal Aydın ile yaptığı görüşme okunarak sorulduğunda;Bu görüşmede baskın olarak konuşan Kemal Aydın olduğunu, kendisinin genelde dinlediğini ve Cumhuriyet için üzerime düşen görevi yaptığını söylediğini, Ergenekon soruşturması kapsamındaki kişilerin özellikle Sami Hoştan, Sevgi Erenerol, Emin Gürses ve Veli Küçük'ün yan yana konulmasını bağdaştıramadığı için bu şekilde söylediğini,  yorum getirerek kendi davalarında husumetli olduğu Yavuz Tekelioğlu ile aynı davada olamayacağı benzetmesini yaptığını, görüşme içinde esas devlet bu işe el koyacak, sahip çıkacak sözleri ile Kemal Aydın’ın Türk Silahlı Kuvvetlerini kastettiğini,  Türkiye Cumhuriyetini asker kurduğu için böyle düşündüğünü ve söylediğini,

TAPE NO: 6786 ; 21.03.2008 10.22 de Kemal AYDIN ile yapmış olduğu görüşmede; bir ajansla ilgili yardım talebinde bulunduktan sonra Doğu PERİNÇEK’in tutuklandığından bahsettiği, daha sonra Kemal AYDIN’ın “Şimdi eceli gelen eceli gelen köpek derler cami duvarına işer BÖYLE HEPİMİZİ TOPLASINLAR…” dediği hatırlatılarak sorulduğunda; 

Bu beyanın Kemal AYDIN'ın yapmış olduğu yorum olduğunu, Kemal AYDIN'ın kendisinin de alınabileceğini düşündüğü  için bu şekilde beyanda bulunduğunu,  

TAPE NO: 6788 ; 24.04.2008 14:30 da Kemal AYDIN ile yapmış olduğu görüşmede; kendisinin “Coşkun bey çok büyük müjdem var hocam var dedi ben sizin projenizi gittim Ankara merkezde sundum ve bunun için özel bir birim kuruluyor bu birim sizi yakında gelebilir o burda veya sizi Ankara ya çağırabilirler…” dediği ve bir süre konuştuktan sonra Kemal’in “…devlet sahibiyiz dimdik ayaktayız” “Yani bu uğurda yorulmak değil ölmek üzere and içtik söz verdik ...” “…bir de sen yanındaki adamları hep kontrol et onları kontrolünde tut” “Temel Temel i falan” dediği, sizin “Yok hiç merak etme abi” dediğiniz, Kemal’in “Şimdi sen tuttuğun sürece sen kontrol sende herşey sende sen tutacaksın onları tutacaksın başkalarının kullanmasını Türk milletinin aleyhine kullanmasını fırsat vermeyeceksin ne yapalım adamların niteliği bu ölçüsü o” dediği, bir süre sonra Kemal AYDIN’ın Cem PAPİLA’nın yanına geldiğinden bahsettiği hatırlatılarak sorulduğunda; 

Söz konusu görüşme MİT'in kurmuş olduğu bioteknoloji birimiyle ilgili olan görüşme olduğunu, Kemal AYDIN’ın bütün kurumların elden gittiğini düşündüğü için kendisinin de MİT'e gidip rapor sunmasından MİT'in CIA'in, Mossad ve İngiliz istihbaratının emrine verildiğini söylediğini, 

TAPE NO: 6790 ; 05.06.2008 21:58 da Kemal AYDIN arasındaki görüşme de; kendisinin; “…abi inanılmaz keyifliyim bu gün resmen bayram günü” “Evet abi çünkü bundan sonra geleceği gösterdi bize” “Evet evet abi askerlerin hazırdır abi” “Zaten biz senin emrine hazırdık” “ABİ BİZİM İÇİN DEVLET SENSİN” dediği, Kemal AYDIN’ın “Neriman’ın da selamı var Noyan komutanında selamı var seni çok öpüyorum” dediği hatırlatılarak sorulduğunda; 

Kemal AYDIN’a bu “bizim için Devlet”in kendisi olduğunu söylediğini, çünkü kendisine çok güvendiğini, dürüst adam olduğunu, görüşme içinde geçen Noyan Komutanın harp okulundan yeni mezun olan teğmen olduğunu, Kemal AYDIN’ın sürekli kahvelerde böyle gençlerden oluşan kişilerle konuştuğunu ve etrafında sürekli böyle gençlerin bulunduğunu, bir de karacı pilot teğmen de Kemal AYDIN’la görüştüğünü, 

Ergenekon Terör Örgütüne yönelik yapılan operasyonlar neticesinde Kemal AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU, Neriman AYDIN isimli şahısların bir kısım Harp Okulu öğrencilerini, subayları, emniyet mensuplarını ve bir kısım kamu görevlilerini illegal olarak örgütlemeye çalıştığı, bir kısım evlerde bu şahısları yönlendirdiği ve gizli toplantılar tertip ettiği hatırlatılarak bu örgütlenme hakkında bilgisi sorulduğunda; 

 Bildiği kadarı ile Topçu Noyan ile pilot olan Mehmet Ali ismindeki iki genç teğmen ile bir araya geldiklerini, siyaset konuştuklarını, bunlardan Mehmet Ali’nin kendisinden nasıl kilo alınacağına ilişkin bilgi aldığını, onun dışında ne tür faaliyetler içinde bulunduklarını bilmediğini, 

TAPE NO: 6773 ; 15.02.2008 18:57 Kemal AYDIN’la yapmış olduğu  görüşme de; 
Kemal’in Mehmet Ali komutanla biz sohbet ediyoruz” “Sömestır tatiline başladı pilotluk diplomasını aldı” “Amcası şimdi sömestır tatilleri varmış 15 gün biz onunla ders çalışıyoruz” dediği ve yaptırılan bir bayrakla ilgili olarak “Şimdi senin yaptığın iş yani sana minnettarım” “Devletimizin bizden talep ettiği şey çok doğru birşeymiş değil mi şimdi onu görüyorsun bayrağa bakınca görüyorsun değil mi” dediği, kendisinin “Sana fotoğrafını çeker yollarım ben size yarın dalgalanırken” dediği,  Kemal’in “Sen Neriman a gönder sen zaten bilgileri göndermedin” “Şimdi o bilgileri göndermedin o bilgileri gönder haber yapalım canım benim” dediği, bir süre sonra “Abi bu arada bilgi vereyim yarın şeye gidiyorum MİT 6 buçukta benimle görüşme istedi” “MİT in şeyine kendi yerine” dediğini, Kemal’in “Ne konuşacağını ne konuşmayacağını biliyorsun dimi” dediği, kendisinin “Biliyorum abi biliyorum” dediği, bir süre konuşacağız şeylerden bahsettikten sonra Kemal’in “Mustafa Kemal in devletine saldırı var şimdi bu saldırının gereği olarak onu değiştirdiler sivilleştirme adı altında oraya sivil diye adamları getirdiler ve o teşkilatı CIA’nın MOSSAD’ın ve İngiliz istihbaratın emrine verdi” dediği hatırlatılarak sorulduğunda; 

Görüşmede geçen Kemal AYDIN’ın karacı pilot teğmen olan Mehmet Ali'nin sömestr tatili ile ilgili ders çalışıyoruz şeklindeki sözleri, Kemal'in onlara anlattığı sohbet konuları olduğunu, bayrak direğinin dikilmesi olayının da şirketin önüne büyük bir bayrak direği diktirmesi ile ilgili Kemal Aydın’ın kendisini kutlaması olduğunu, 

TAPE NO: 6774 ; 19.02.2008 10:41 de Kemal AYDIN ile yapmış olduğu görüşmede;  Kemal’in “Ben diyecektim ki onlarla konuşmaya gittiğinde şuna dikkat et sana ne soruyorlar özellikle onlar neyi konuşmak istiyorlar” “Anladın mı neyi konuşmak istiyorlar ne soruyorlar daha ziyade onlar konuşsun sen dinle nedir istedikleri anladın mı” dediği, kendisinin “Tamam abi ben sana akşam bilgi veririm” dediğini, Kemal’in “Şimdi ekipten birini kopardılar şimdi” dediği, kendisinin “Yok ya abi kopmadı o çocuk onu geri alacaz alacaz” dediği hatırlatılarak sorulduğunda; 

Bu görüşmedeki Kemal Aydın’a bilgi vereceğine ilişkin sözleri ve öncesinde her konuyu Kemal Aydın’a danışmış olmasının Kemal Aydın’ın kendisinin lideri ve yöneticisi olduğundan değil, fikirlerine ve yaşantısına saygı duyduğu bir insan olmasından kaynaklandığını, her konuyu kendisine danışmak ihtiyacı hissettiğini, aralarında hiyerarşik bir yapı olmamasına rağmen fikirlerine değer verdiği için her konuyu Kemal Aydın’la paylaştığını,  görüşme içinde geçen ekipten birinin koptuğu ve geri alacaklarına ilişkin sözlerinin de Kemal Aydın’ın etrafında olan gençlerden olan ve benim de avukatlığımı yapan Hakan’ın ekipten ayrılması üzerine araları bozulduğundan kendisinin Hakan Erdem’i yeniden aralarına katacağını söylediğini, MİT’e giderken ve dönüşte yapacaklarını ve yaptıklarıyla ilgili bilgileri Kemal Aydın’la paylaştığını, 

TAPE NO: 6777; 19.02.2008 günü saat 15.00’da M.A ile yaptığı görüşmede; Mevlüt’ün “Vatandaşlar geldimi bugün görüşecek devlet gelecekti ya bugün” dediği, kendisinin “Bugün ben gidiyorum ben” “Volkan paşa ile görüştüm” “…bir Trabzon’a geleyim diyor ele güne gösterelim diyo tamam paşam gelin dedim haftaya alıyorum buraya onu” “Abi anladıkki o devlet asıl devlet değil yani” dediği, Mevlüt’ün “Değil tabi onu baştan söyledikte dinlemedin” dediği hatırlatılarak sorulduğunda; 

M.A, Kemal Aydın'ın kardeşi olduğunu, şirkete devletin yardım edeceği konusunda Kemal Aydın’ın kendisine söylediğini,  ancak hiçbir yardım gelmeyince kendisinin “abi anladık ki o devlet asıl devlet değil yani” şeklindeki sözlerinin kendisine destek vermedikleri ve onun da sürekli destek verileceğini söylemesinden dolayı asıl devlet diye Türk Silahlı Kuvvetlerinden bahsetmesidir dediği, 

TAPE NO: 6680 ; 23.02.2008 15.18 de M.A  ile yaptığı görüşmede; bir süre çeşitli konularla ilgili görüştükten sonra Mevlüt’ün “Mesele yok paşalarla geleyim mi gelme mi istiyon mu istemiyon mu” dediği, kendisinin “Gel gel gel millet bir gerildi bir gerildi paşa yı görünce Ömer’in suratını göreceksin” “Abi korktular herif ... kurula girerse genel müdür olarak gelirse ne olacak diye” Mevlüt’ün “Ya biliyorsun hem kendisi diyor ki o gece bana Mustafa Kemal Samsun’a çıktığında ki 8 adamdan yanında hiçbir tarihte kimse olmamış Samsun’a kadar kullanmış bunu bildiği halde demiyor ki bu Ercüment OVALI herkese kullanmalıdır kardeşim bunu anlamayacak kadar mal kafalılar ya” “…duydun mu bilmiyorum paşa söyledi mi” “İnterpar...1 milyon paunt ayırmışlar kök hücre işine abi” “Şimdi demek ki bunlar işin farkına varmışlar dün akşam Zafer’le de konuştum” dediği hatırlatılarak sorulduğunda; 

Görüşmede geçen Volkan Paşa Türk TIPSAN'ın genel müdürlüğünü yapan Volkan Kaplama, Ömer ismindeki şahıs yönetim kurulundaki Ömer Şen olduğunu, Mevlüt'ün yapmış olduğu yorumlar da işin başarılmasına ilişkin olduğunu, 

TAPE NO: 6789 ; 20.05.2008 23:14 ’te M.A ile yaptığı görüşmede; “…sayemde ihaleyi aldın senin fiyatları koymuş olsaydık çoktan şiştiydik oğlum” dediği, Mevlüt’ün “Niye ellişer lira metrede yüksekti benimki” dediği, kendisinin “Şimdi demiş ki şey Mehmet Haberal” “Bir kene demiş bu katı onlara veririz ama diğerinde oturup konuşacaz bizde yaparız” “He böyle olsun e şimdi 30 mayısta DPT ye veriyorlar DPT proje çıkmaya bilir kabul edilmeyebilir Mehmet Haberal demişki hiç önemli değil DPT den ne kopararırsan kopartın gerisi biz yapacaz demiş” dediği hatırlatılarak sorulduğunda; 

Kendilerinin kök hücre ile ilgili Adana'da Başkent Üniversitesi Hastanesi bir laboratuvar kurulması için ihaleye katıldıklarını, Üniversite  rektörü Mehmet Haberal'ın DPT'den ne koparırsan kopartın gerisini biz yapacağız dediğini, bunu Mevlüt'e ilettiğini,  ihalelere konsorsiyum halinde Mevlüt ile beraber girdiklerini, onun şirketinin adı Metol olup inşaat işi yaptığını, kendilerinin de bilgi transferi yapıklarını, bu nedenle ihale ile ilgili yaptıkları görüşme olduğunu, bu ihaleyi kazandıklarını, DPT’nin  ise Devlet Planlama Teşkilatı olduğunu, paranın oradan alınacağını, eğer yetmeyen kısım olursa Başkent Üniversitesinden alınacağını, bunu Haberal’ın kendi mühendislerine söylediğini, kendisinin de bunu Mevlüt Aydın’a ilettiğini, 

Neriman AYDIN’da el geçen ajanda da el yazısı ile “03 Mart 2006 Sevgi ERENEROL, Ergun POYRAZ, Tenzile RÜSTEMHANLI, Önder SAV, Ercüment OVALI, Mevlüt AYDIN 30 dak. Saat:17.30’dan 9.30’a kadar bir sohbet Kemal Abim toplantıya katılamadı, Antalya seyahati nedeniyle, unutmadan konuşmaları kayda geçmeliyim (1) Ergun POYRAZ’ın en son sarfettiği cümlelerden başlamak istiyorum. Hayri Bildik Beyin kendini kazıkladığından, Necip Beyin kitaplarının trilyonlar tuttuğundan, kendisine kazık attığından bahsetti, Bunları neden söyledi? Sevgi Hanım Toplumsal Dönüşüm Yayınevinde neler oluyor insanlar (Hüseyin Mümtaz v.s) kimseler paralarını alamadılar, Galiba devirler falan olmuş dedi. Ergun POYRAZ’da bunun üzerine “O kadın devraldı dedi” “Hayri Bey evden bile çıkmıyormuş” dedi” yazdığı, 

Diğer sayfada “(2) Paşalardan ve Türk Ordusunun Paşa düzeyindeki yönetiminin Amerika ve Yahudiler elinde olduğundan bahsedildi. Tuncer Kılıç, Y. Büyükanıt, Ertuğrul Ozkok, Hilmi Özkok’un akraba ve dönme (daire içine alınmış) Sabatayht - Yahudi olduklarından bahsedildi. Daha sonraki Gen. Kur. Bşk. Sırasında bekleyenlerin de maşa olduğundan, dolayısıyla TSK nin Devletin ve ülkenin meselelerine hakim olamadığından bahsettiler. Bu fikrin ısrarcı sahibi Ergun Poyraz. Ya Şimdi E. Poyrazın bu düşüncelerini yorumlamak istiyorum: Bu adam TSK nin yardım ve korumasıyla kitap yazıyor, belgelere ulaşıyor. Ama adam ordu aleyhinde propagandaya ısrarla devam ediyor. Bu adam gerçekten ordunun mu yoksa ordudaki din ağırlıklı kesimin mi yoksa ordudaki mason ağırlıklı kesimin mi emrinde?” şeklinde yazdığı,

Metnin son sayfasında ise; sorular çok fazla, şüphelerim yüksek boyutlarda. Bir de Kemal Abimin yanında konuşmadığı hususları o yokken bir bir döktü. Kemal Abimden korkuyor mu? Çekiniyor mu? Bir diğer konu N. Hablemitoğlu’nun çok yakın bir arkadaşı tarafından onu tanıyan biri tarafından öldürüldüğünü ifade etti, Sevgi hn. da teyit etti. Bu konuda abimin düşüncelerini alalım. Bir de hep o Yahudi bu mason falanca ermeni gibi bir muhabbet yapıldı. Onun Yahudi bunun mason falancanın ermeni olmasını değiştiremem, değiştiremeyeceğime göre, biz Türk Milletinin evlatları Devletimizi nasıl elde ederiz diye gayret ve çalışma yapmak zorundayız.” şeklinde yazdığı yazıların bulunduğu okunarak sorulduğunda; 

Sevgi Erenerol ile Mevlüt Aydın'ın ofisinde Kemal Aydın'ın yanında karşılaştığı ifadesinin başında söylediğini, tarihini tam olarak hatırlamadığını, Sevgi Erenerol ile 2006 yılı Mart ayında tanıştığını, fakat o toplantıya katılmadığını, Emniyet Müdürlüğünde aynı nezarethanede kaldıkları sırada notların kendisinden ele geçirilen Neriman Aydın'a durumu sorduğunda bu toplantının yapıldığını doğruladığını, ancak kendisinin büroya gelip gitmesinden sonra bu toplantının olduğunu söylediğini, ancak kendisinin bürodan ayrılırken Sevgi Erenerol’un da ayrıldığını, tahminine göre toplantının kendisinin büroya gitmesinden önce yapıldığını, kendisinin büroya öğleden sonra bir saatte gittiğini, büroda bulunduğu sırada  Sevgi Erenerol ve yanında Tenzile Rüstemhanlı, Mevlüt Aydın, Neriman Aydın ve Kemal Aydın’ın olduğunu, Kemal Aydın'ın olup olmadığından tam emin olmadığını, Ergün Poyraz'ın olup olmadığını hatırlamadığını, Önder Sav olsaydı kesin olarak hatırlayacağını, toplantının içeriğinden bilgisinin olmadığını, 

Kalkınma Mahallesi Karadeniz Teknik Üniversitesi üst kısmında bulunan A.T.İ Teknoloji Anonim Şirketinde yapılan aramada el konulan dokümanlar incelendiğinde; “Türkiye Artık Bizim Kontrolümüzde…” başlıklı (4) sayfadan oluşan bilgisayar çıktısının yapılan incelemesinde; Söz konusu doküman içeriğinde “Org. Yaşar BÜYÜKANIT” ile “RTE” olarak isimleri kodlanan kişiler arasındaki konuşmanın çözümü olarak anlaşıldığı,  Şemdilli iddianamesi, TSK’daki “Savaş Lordları” ve “BOP” konularının konuşulmuş gibi yazılı olduğu, “Ülkeye ihanet edenlerin icraatlarının her gün ortaya dökülmeye başladı, hainlerin yaptığı en küçük ihanet bile Kuvayi Milliye tarafından ortaya dökülecek ve gereği neyse o mutlaka yapılacaktır!” En Milli kurumlarımızda kadrolaşmalar yapıldığı, bütün bu çalışmaları Kuvayı Milliye, hassasiyetle izliyor ve not ediyor.

Geçtiğimiz günlerde Kara Kuvvetleri Komutanımız Org. Yaşar BÜYÜKANIT Türkiyeli Tayyip ile bir görüşme yaptı. Bu önemli görüşmenin içeriği konusunda ise hiçbir açıklama yapılmamıştı. Bu önemli ve ani görüşmenin içeriği ile ilgili bana ulaştırılan bilgiyi aktaracağım” yazılarının bulunduğu ve metnin “KUVAYİ MİLLİYE ASLA UNUTMAZ… ASLA AFFETMEZ!” cümlesiyle bittiği okunarak sorulduğunda; 
Bu belgeyi Kemal Aydın’ın  kendisine 2007 yılı Ekim ayında verdiğini,  incelediğinde bu bilgilerin gerçek olamayacak kadar ağır bilgiler içerdiğini gördüğünü, bir nüshasını fotokopi çekerek Trabzon MİT'e ve bir nüshasını da 2008 yılı Ocak ayında Ergenekon soruşturması haberleri çıktığında Cevdet Erdöl'e verdiğini, MİT'den cevap gelmediğini, Cevdet’in de böyle şey olmaz dediğini beyan etmiştir. 

b-Elde Edilen Dökümanlar,

Şüphelinin, evinde yapılan aramada; 

- (1) Adet Dernekler Vezne Defterinin 55 sayfasına ait fotokopi

Karadeniz Teknik Üniversitesi Farabi Hastanesi Hemotoji Bölümü içerisinde bulunan bürosunda yapılan aramada; 

- (1) Adet 64 yaprak telefon defteri 

Trabzon ili, Kalkınma Mahallesi Karadeniz Teknik Üniversitesi üst kısmında bulunan A.T.İ Teknoloji A.Ş.’de bulunan bürosunda yapılan aramada;  

- (4) sayfadan ibaret bilgisayar çıktısı (“Türkiye Artık Bizim Kontrolümüzde…” başlıklı “Org. Yaşar BÜYÜKANIT” ile “RTE” olarak isimleri kodlanan kişiler arasındaki konuşmanın çözümü olduğu anlaşılan “KUVAYİ MİLLİYE ASLA UNUTMAZ… ASLA AFFETMEZ!” cümlesiyle biten (4) sayfadan oluşan yazı)

- (3) sayfadan ibaret el yazması doküman 

- (1) sayfadan ibaret faks çıktısı

Trabzon ili, Kemerkaya Mahallesi, Maraş Caddesi İpekyolu İş Merkezi Kat: 3 No:67 de bulunan işyerinde yapılan aramada; 

- (1) Adet A4 kağıdına yazılmış üzerinde şüphelinin imzası bulunan “Sn. Mustafa Özbek” ile başlayan “gerçekleşebilir mi?” ile biten yazı 

- (1) Adet Toshiba marka 345173036 seri nolu dizüstü bilgisayar ele geçirilmiştir. 

l İnceleme 

01.07.2008 günü Trabzon ile Kalkınma Mahallesi Karadeniz Teknik Üniversitesi üst kısmında bulunan A.T.İ Teknoloji Anonim Şirketinde yapılan aramada el konulan “Türkiye Artık Bizim Kontrolümüzde…” başlıklı (4) sayfadan oluşan bilgisayar çıktısının “Org. Yaşar BÜYÜKANIT” ile “RTE” olarak isimleri kodlanan kişiler arasındaki konuşmanın çözümü olarak anlaşıldığı,  Şemdilli iddianamesi, TSK’daki “Savaş Lordları” ve “BOP” konularının konuşulmuş gibi yazılı olduğu, “Ülkeye ihanet edenlerin icraatlarının her gün ortaya dökülmeye başladı, hainlerin yaptığı en küçük ihanet bile Kuvayi Milliye tarafından ortaya dökülecek ve gereği neyse o mutlaka yapılacaktır!”

En Milli kurumlarımızda kadrolaşmalar yapıldığı, bütün bu çalışmaları Kuvayı Milliye, hassasiyetle izliyor ve not ediyor.


Geçtiğimiz günlerde Kara Kuvvetleri Komutanımız Org. Yaşar BÜYÜKANIT Türkiyeli Tayyip ile bir görüşme yaptı. Bu önemli görüşmenin içeriği konusunda ise hiçbir açıklama yapılmamıştı. Bu önemli ve ani görüşmenin içeriği ile ilgili bana ulaştırılan bilgiyi aktaracağım” yazılarının bulunduğu ve metnin “KUVAYİ MİLLİYE ASLA UNUTMAZ… ASLA AFFETMEZ!” cümlesiyle bittiği tespit edilmiştir. 


Şüpheli Ercüment OVALI’ dan el konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

Mustafa ÖZBEK’ e hitaben Ercüment OVALI tarafından yazılan 02.06.07 tarihli 1 sayfalık yazıda; “Sn. Mustafa ÖZBEK, yaklaşık dört hafta önce Türk kızı Sn. Nuriye ATABEY’in referansı ile sizinle tanışma fırsatı bulmuş ve Hücre tedavileri alanında ülkemizde gerçekleştirilen ilk projemizden bahsetmiştik. Bugün size Sağlık Banklığı İlaç Eczacılık ve Tedavi Hizmetleri Genel Müdürlüğünün 9 kişiden oluşan denetim ekibinin 3 gün süren denetimlerinden başarı ile çıktığımızı müjdelemek istedik.Ülkemiz tarihinde ilk kez tek seferde, tam puanla bu denetimi aşan hücresel tedavi merkezi olmayı hak kazandığımız gibi üretim listemizde bulunan tüm ürünlerin,üretim izinlerini de almış olduğumuzu iletmek isteriz.Burada ART’ nin bize verdiği desteği, Nuriye hanımın temiz yüreğini asla unutmayacağımızı bilmenizi isterim.Çünkü sizlerin sayesinde ilk defa bir Türk Şirketi yabancı devlerin önüne geçerek onlar bu alanda ülkemizi istila etmeden savunma hattını oluşturmuş ve yakın bir gelecekte onların sahasında savaş yapmaya hazır olacaktır.Bu anlamda Nuriye hanımı ve ekibinizden yanımızda bulunmasını istediğiniz dostlarımızı gurur duyduğumuz bu tesisimizin onuru ve mutluluğunu birlikte paylaşmak üzere sizleri aramızda görmek istiyoruz.Eğer sizin gibi Türk yurdu için savaş veren bir Türk oğlunu burada ağırlamak fırsatı verirseniz çok seviniriz.Tanrı kut versin saygılarımla.02.06.07 Prof.Dr.Ercüment OVALI Not:Sizin için uygunsa bu davet 20-30 Haziran arasında gerçekleşebilir mi” şeklinde ibarelerin olduğu görülmüş, 

–Kapağında el yazısı ile “Osman ÇİMENCİ” ibaresi bulunan telefon fihristinin içeriğinde;  Alfabetik olan bölümlerde isim ve telefon numaralarının bulunduğu “K” Harfi bölümünde: Kemal AYDIN İş:123 44 61- 431 76 80, Ev:139 69 91-312 240 45 62, “S” Harfi bölümünde: Sinan AYDIN (Ank.) 312 433 46 54 şeklinde isim ve telefon numarasının olduğu diğer harf guruplarında da isim ve telefonların bulunduğu görülmüş,

- 4 sayfa bilgisayar çıktısı dokümanın içeriğinde “Türkiye Artık Bizim Kontrolümüzde…Ülkeye ihanet edenlerin icraatları her geçen gün ortaya dökülmeye başladı. Hainlerin yaptığı en küçük ihanet bile Kuvayi Milliye tarafından ortaya dökülecek ve gereği neyse o mutlaka yapılacaktır.Vatan topraklarını satanlardan, makam koltuklarını satanlara kadar her kim olursa olsunlar bundan nasibini alacaktır. O gün Başbakanım, Bakanım, Başkanım, Müdürüm ya da Amirim böyle emretti yaptım..gibi bir mazeret asla geçerli olmayacaktır.Çünkü vatana ihanet etmek sadece stratejik sırları yabancılara vermekle sınırlı değildir.Bir gurubun üyesi veya yandaşı olan en olmadık insanların, en olmadık görevlere atamakta, masum bir torpil değil, vatana ihanettir.Böylesi bir atamayı onaylamak emir verildi yaptım gibi bir mazerete asla sığdırılamaz.En milli kurullarımızı bu türden kadrolaşmalar hızla yapılmaktadır.Bütünü bu çalışmaları Kuvayi Milliye hassasiyetle izliyor ve not ediyor!İç Güvenlik gibi önemli bir konuda devletin nasıl bir zafiyete uğratıldığını belgeleyen ve sinsi kadrolaşmaların nerelere kadar ulaştığını gözler önüne sermek için size çok önemli bir örnek vereceğim…” şeklinde notların bulunduğu, yazının devamında; Emniyet bünyesinde Fethullah GÜLEN’ in davalardan aklanması yönünde raporlar hazırlandığı iddialarının olduğu, Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT ve Başbakan Recep Tayip ERDOĞAN’  ın görüşme yaptığı, bu görüşmenin basına verilmediği belirtilerek görüşmenin dökümü olduğu belirtilen yazıların bulunduğu, yazının son bölümünde “Şemdinli’de PKK’lı katilin elini sıkarken askerlerimizi suçlayan ve binlerce şehidimizin katili olan PKK itlerine,  silah bırakın masaya oturalım…çağrısında bulunan Türkiyeli Tayyip’i birileri fena faka bastırmış.Her şey ortaya dökülüyor…Hiçbir şey gizli kalmaz.Ve yolun sonuna yaklaşıldı…Bu cennet vatana ihanet edenler ve ihanetin en küçük halini bile o küçük beyinlerinden geçirenler şunu çok iyi bilmeli ki KUVAYİ MİLLİYE ASLA UNUTMAZ..ASLA AFFETMEZ!” şeklinde yazıların olduğu görülmüştür. 
c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:6773, 15.02.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Mehmet Ali komutanla biz sohbet ediyoruz” “Sömestır tatiline başladı pilotluk diplomasını aldı” “Amcası şimdi sömestır tatilleri varmış 15 gün biz onunla ders çalışıyoruz” “Şimdi 1 saatten fazladır 2 saattir de sağ sol hiç olan hiçbir şey olan sağ solu tartışıyoruz ona hiç olan, ben şimdi tabi orada dalgalanan bayrağın çok daha anlamlı olduğunu görenlerde zaten onu hissedecek Allah hissettirir” “Şimdi senin yaptığın iş yani sana minnettarım” “Devletimizin bizden talep ettiği şey çok doğru birşeymiş değil mi şimdi onu görüyorsun bayrağa bakınca görüyorsun değil mi” dediği, E. OVALI’nın “Sana fotoğrafını çeker yollarım ben size yarın dalgalanırken” dediği, K. AYDIN’ın “Sen Neriman a gönder sen zaten bilgileri göndermedin” “Şimdi o bilgileri göndermedin o bilgileri gönder haber yapalım canım benim” dediği, E. OVALI’nın “Abi bu arada bilgi vereyim yarın şeye gidiyorum MİT 6 buçukta benimle görüşme istedi” “MİT in şeyine kendi yerine” dediği, K.AYDIN’ın “Ne konuşacağını ne konuşmayacağını biliyorsun dimi” dediği, E. OVALI’nın “Zaten oraya dün de öyle söyledim ben Kemal abiden daha 2 gün 3 gün önce bana bir uğradılar ben dedim Kemal abiden okey almadan hiçbir şey yapmam” “Mevlüt ü götürdüm tanıştırdım Mevlüt gelmişti onlarla tanıştırdım ondan sonra” dediği, K. AYDIN’ın “Siz şunu bileceksin onlara şunu çok açık ve net söyleyebilirsin o ordu ordu olmazsa devlet olmaz” “İstihbarat teşkilatı olmazsa devlet olmaz ancak çok rahat konuşabilirsin onlarla bizim istihbarat devletimizin omurgası omurga kurumlarından biri olan istihbarat teşkilatımız sivilleştirme adı altındaki operasyonla Mustafa Kemal in kurduğu devlette devletin şeklini değiştirdiler anladın mı” “Mustafa Kemal in devletine saldırı var şimdi bu saldırının gereği olarak onu değiştirdiler sivilleştirme adı altında oraya sivil diye adamları getirdiler ve o teşkilatı CIA nın MOSSAD ın ve İngiliz istihbaratın emrine verdi” “Gerek olduğunda konuşabilirsin hiçbir şey yok” dediği, E. OVALI’nın “Tamam abi yok ben zaten yani konuşmayacağım şeyleri biliyorum onları biliyorum onun dışındakileri zaten konuştuklarım zaten hep genel olan şeyler ülkeyle ilgili ondan sonra bu arada buradaki olayları da onlara burada dönen olaylarıda şöyle bir çizicem tablosunu” dediği, K. AYDIN’ın “Senin elinde öyle bir silah varki sen dünyanın dünyanın senin Allahın sana bahşettiği bilimle ilimle dünyanın gıpta ettiği bir bilim adamısın sen” “Şimdi senden birşey istiyorum özellikle bilim adamlığı basın ve bilminin sırlarını değil bilimine ait sırları değil anladın mı” “Ama bilim adamlığı vasfının ve bu ülkede bilim adamı senin gibi olupta bu güne kadar bilmini Türk milletinin aleyhine emperyalizmin eline satmamış tek adam olduğunu vurgulayacaksın” dediği, E. OVALI’nın “Evet abi onu anladılar zaten onu anladılar zaten dediler ki bizden habersiz sakın yurt dışına çıkma hocam falan senin dediğin gibi kendine dikkat et diye böyle öğütlerde bulundular” dediği, K. AYDIN’ın “Tamam sen bunu vurgulayacaksın bunlar kayıt edilecek kayıt altında devletin kayıtlarında kalsın senin oradaki her konuşman kayıt edilecektir devlet kayıt eder etmelidir de zaten ama bilim adamlığını ve bu bilim adamlığı vasfını hiçbir değerin karşılığı olarak Türk milletinin aleyhine satmadığını vurgulayacaksın ve satmayacan ve bir ilk olduğunu bu ülkede bir ilk olduğunu bundan sonra da Türk çocukları seni örnek alarak satmayacak Türk çocuklarının Türk bilim hayatında Türk milletinin hayatında yeniden oluşacağını söyleyeceksin anladın mı” dediği,

Tape No:6774, 19.02.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K. AYDIN’ın “Ben diyecektimki onlarla konuşmaya gittiğinde şuna dikkat et sana ne soruyorlar özellikle onlar neyi konuşmak istiyorlar” “Anladınmı neyi konuşmak istiyolar ne soruyolar daha ziyade onlar konuşsun sen dinle nedir istedikleri anladınmı” “Onlara dikkat ediyorsun ben onun için aradım seni canım benim” dediği, E. OVALI’nın “Tamam abi ben sana akşam bilgi veririm” dediği, K. AYDIN’ın “ “ekipten birini kopardılar şimdi” dediği, E. OVALI’nın “Yok ya abi kopmadı o çocuk onu geri alacaz alacaz” dediği, K. AYDIN’ın “Hayır hayır üzerinde durmaya gerek yok geriye sen onları biz karşılaşınca konuşacağız geriye bakmak yok” dediği, E. OVALI’nın “ “Tamam peki tamam” dediği

Tape No:6777, 19.02.2008 tarihinde M.A ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. AYDIN’ın “Vatandaşlar geldimi bugün görüşecek devlet gelecekti ya bugün” dediği, E. OVALI’nın “Bugün ben gidiyorum ben” “Volkan paşa ile görüştüm” “…bir Trabzon’a geleyim diyor ele güne gösterelim diyo tamam paşam gelin dedim haftaya alıyorum buraya onu” “Abi anladıkki o devlet asıl devlet değil yani” dediği, M. AYDIN’ın “Değil tabi onu baştan söyledikte dinlemedin” dediği,

Tape No:6780, 23.02.2008 tarihinde M.A ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. AYDIN’ın “paşalarla geleyim mi gelme mi istiyon mu istemiyon mu” dediği, E. OVALI’nın “Gel gel gel millet bir gerildi bir gerildi paşa yı görünce Ömer in suratını göreceksin” “Abi korktular herif ... kurula girerse genel müdür olarak gelirse ne olacak diye” “Benim adam bozuldu ama sonradan adapte oldu” dediği, M. AYDIN’ın “Ya biliyorsun hem kendisi diyor ki o gece bana Mustafa Kemal Samsun a çıktığında ki 8 adamdan yanında hiçbir tarihte kimse olmamış Samsun a kadar kullanmış bunu bildiği halde demiyor ki bu Ercüment OVALI herkese kullanmalıdır kardeşim bunu anlamayacak kadar mal kafalılar ya” dediği, E.OVALI’nın “Hayır dedim ki ben önce itiraz ettim Nedim dedim ki bak Nedim şimdi panik yapmana şey yapmanı bu adamı kalkıp tekrar başımıza koyacak halimiz yok ama dost ve arkadaş olucaz ne yapıcaz bu adamlar bizim Trabzon da demiyorlar mıydı askerlerle araları bozuldu ha ben paşayla şimdi Süleymanda gözükecem sahil tesislerinde gözükecem orda gözükecem herkese dersini vericem ha bu arada bir haber haftaya salı Jandarma bölge komutanı geliyor. Tümgeneral ha ha, Ati yi gezmeye Ati yi gezmeye” dediği, M. AYDIN’ın “Çok güzel haberlerin var hocam o zaman ben geleyim de sizinlen bir iki gece geçireyim” “Şey duydun mu bilmiyorum paşa söyledi mi” “İnterpar...1 milyon paunt ayırmışlar kök hücre işine abi” “Şimdi demek ki bunlar işin farkına varmışlar dün akşam Zafer le de konuştum” “Hoca dedikten sonra Zafer i aradım ben şey telafuz etmedim rakam Zafer le konuşurken paşa dedi ki böyle böyle 1 milyon paunt ayırdılar kök hücre işine dedi ve Ankara ya gelmiyor musun şimdi 4 üne kadar” dediği, E. OVALI’nın “Ankara ya gelmiyorum ben Ankara ya paşa ya tabi programda değişiklik oldu ben karşıya yolluyorum akşam buradan gidiyorum direk” dediği.
Tape No:6781, 24.02.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; E. OVALI’nın “Nasıl gidiyor abi ne yapıyoruz haber alayım dedim senden biraz ne diyorsun şey için harekat için” “Ben üzülüyorum abi yani harekatı şey için değil yeni gelen herşeyde insanların çocukları oralarda bizlerde masa başında birşey pazarlamanın peşinde onun için böyle bakayım senin şeyini sesini duyayım dedim” “Üzüldüğüm şey şu abi yani birileri kanıyla canıyla orada diğerleri de masa başında ülke pazarlamakla meşgul” “Başbakan çıkmış diyor ki Türk Silahlı Kuvvetleri kahramanlığına işte kahramanca savaşıyor falan şimdi Türk Silahlı Kuvvetleri evet doğru ama yani desen ki işte ordumuz kahramanca savaşıyor işte ne bileyim işte gene Türk milleti ..... gösterdi orada savaşıyor sanki bir süre sonra da orada başlarına ordunun bir iş getirip ordaki Amerikalı işbirlikçileriyle ondan sonra da Türk Silahlı Kuvvetleri yapamadı bak diyecekmiş hissi geliyor bana” “Bu adam gitti Amerikayla anlaştı ordunun oraya girmesi konusunda bir hesaplar yaptı bu hesaplar üzerinde de anlaştılar” “Benim düşüncem ordu bunları hesaplamıştır bütün herşeyi hesaplamıştır yani ona da bir süre sonra karşısına peşmergelerin Amerikan kuvvetleriyle birlikte çıkacağını ve orduyu zor duruma düşürmeye çalışacaklarını bunu hesaplamıştır ve buna karşıda tedbirini almıştır diye düşünüyorum” “Kerkük Musul Kerkük e kadar gider orayı kuşatır buna itiraz ettikleri zaman da içeride devirir ve sistemi bitirir benim yani hayalimdeki işten bahsediyorsan abi Musul Kerkük e kadar bu ordu gider orayı çevirir bu arada içeride buna karşı tabi ki ne yapıyorsunuz siz bilmem ne demelerini de bahane ederek içerideki hadiselerden de faydalanarak içeriyi de susturur” dediği, K. AYDIN’ın “Siz ne iş yapacaksınız” dediği, Ercüment OVALI’nın “Bize ne iş verilirse onu yapıcaz abi” dediği, K. AYDIN’ın “Şimdi peki bu konuda ki Devlet BAHÇELİ ile ilgili ne düşünüyorsun” dediği, Ercüment OVALI’nın “Ne düşünücem hain hain hain düşüncemi bilmiyor musun abi” “Türkiye Cumhuriyeti devleti de emperyalist güçlerin Irak üzerindeki planlarının nı bozmak üzere bu planın Türkiye nin aleyhine olan bir plan olduğunu bildikleri içinde bu plana karşı koymak üzere devlet karar vermiştir bu kararını 12 Nisan 2007 yılında devlet bu savaşı yapacak gücün başkomutanın ağzından dünyaya ilan etmişti bu savaşın olacağını dünyaya ilan etti bu savaşın olmamasının ancak bir tane nedeni olur Amerika Irak ı müttefikleriyle birlikte işgal ettiği Irak tan çekilecek ve Irak ın eski halinde olmasını birleşmiş milletlerin şeyi altında ve bizde garantör devlet olmak üzere Irak ın bütünlüğünün korunmasına Türkiye de garantör ve taraf olmak kaydıyla garanti altına alacaklar bu savaş olmayacak ve Türkiye de Irak tan çıkacak şimdi Türkiye nin Irak a müdahalesi sadece orada ki terör unsurlarına yönelik değildir ki başkomutanlık 12 Nisan 2007 tabi siz bunları hep götünüzle dinlediniz hep siyasilerin söylediklerine baktınız ama devlet ne diyora hiç bakmadın hiç kusura bakmayın bunu söyleyecem bunu bu ülkede bu yorumları yapan herkese söylüyorum sana da söyleyecem şimdi 12 Nisan tekrar geliyorum oraya bu telefon konuşması ama konuşacağız bunun başka yolu yok seninle yan yana gelemiyoruz çünkü sen yanlışları yapmaya devam ediyorsun ne yapayım yani yanlışları da ancak doğru bilgiyle yapmayabiliriz şimdi 12 Nisan 2007 tarihinde tekrar oraya dönüyorum bu ülkenin başkomutanı diyor ki Irak a müdahale edilmesi gereklimidir gereklidir fayda sağlar mı sağlar başarılı olurmuyuz oluruz diyor ancak diyor Irak ta terör unsurları var diyor Irak ta sair unsurlar bakınız muhattap almıyoruz sair unsurlar sizin hükümetlerinizin sizi yöneten sizin oy verip seçtiğiniz hükümetlerin sayın Barzani sayın Talabani dediği onları kabul ederiz onlar seçilmiş o ülkenin seçilmiş yöneticileridir diyor sizin Cumhurbaşkanlığı makamınızı işgal eden zat Türkiye nin Başbakanlığı makamında oturan zat siyasiler Deniz BAYKAL diyor ki onlarla anlaşın bu savaşta olmaz diyor Devlet BAHÇELİ de aynı şeyi söylüyor bunu sadece Tayyip ERDOĞAN sayın Başbakana yükleyerek bu işi onun üzerine yükleyerek ona da haksızlık etmeye hakkımız yok siyasiler böyle söylüyor şimdi dedi ki başkomutan ancak orada terör unsurları var sair unsurları var biz de Amerika Birleşik Devletleri ve müttefikleri var dedi siyasi irade dedi bakınız devlet olmanın gereklerini Türkiye Cumhuriyeti devleti demokratik bir hukuk devletidir sosyal bir hukuk devletidir Mustafa Kemal öyle kurdu bunu söyleyen devlet o bunu söyleyendi devlet ama siz bunu söyleyeni devlet olarak algılamadınız siz hükümetin başındakilerini devlet olarak algıladınız siz meclis diye işgal edilmiş zihniyetteki bir meclisteki bulunanları devlet olarak algıladınız biz öyle algılamadık bizim için devlet Yaşar BÜYÜKANIT bizim için devlet Kara Kuvvetleri Komutanı bizim için devlet Hava Kuvveleri komutanı Deniz Kuvveleri Jandarma Genel komutanı bizim için devlet onlar onları temsilen de onların başı olarakta onların lideri olarakta dedi ki adam orada bu unsurlar var dedi şimdi siyasi irade dedi karar alır bize de direktif verecek dedi bu unsurlardan hangisine yöneleceğimizin direktifini verecekti biz de o unsurlara o direktif doğrultusunda o unsurlara yöneleceğiz dedi. Ben devlet konusunda çok bilgili bir insanım bunu sana söyleme gereği ne gereği yok bunu sana söylememin bir maksadı da olamaz. Bakınız şimdi bunun planlarını yapacaklar ya Türk Silahlı Kuvvetleri Türk miletinin devlet tarihiyle birlikte ordu tarihi ordu geleneği olan bir millet Türk milleti ve bu ordunun başına bu ülkede birileri tesadüfen Cumhurbaşkanı halen Cumhurbaşkanlığı makamında oturan zat gibi bu ülkede tesadüfen Başbakan sayın Tayyip ERDOĞAN gibi bu ülkede Başbakan sayın Deniz BAYKAL gibi ECEVİT gibi DEMİREL gibi Tansu ÇİLLER gibi Mesut YILMAZ gibi biriler MENDERES... gibi olabilir ama bu ülkede bu ülkede o makama orgenerallik maka.... hiç biri tesadüflarla gelmiyor müsade buyrun yüzlerce seçmeden sonra gelir hele bu ülkede tesadüfen hiç kimse Genelkurmay Başkanı olmuyor” dediği, E. OVALI’nın “bizim tanıyorsun doktor arkadaşım sinirleri bozulmuş biraz stresli sesle çok siniri bozuk senle bişey konuşmak istiyorum bişey paylaşmak istiyorum dedi ne oldu dedim sabah dedi kaldım Koro otelde dedi öğrendiğim kadarıyla bunlar Sağlık Bakanlığı müfettişi olan iki kişiyle tanıştım doğal olarak konu dedi başörtüsüydü Türkiyeydi Atatürktü Ordunun harekatıdır buna geldi dedi adamlar kalkı bana dedi ki dedi siz Türkler bu ülkeyi maffettiniz yakında ordunuzunda ne hale geldiğini göreceksiniz” dediği, K. AYDIN’ın “Onlar neymiş Nedim bunlara ne olduğunu sormuş mu” “Neymiş onların cibiliyeti neymiş onların cibiliyeti. Onlar O… çocukları” dediği, E. OVALI’nın “Demek isteğim bu adamalar bu adlar bişeyin peşindeler bişeyin peşindeler ve bu peşinde oldukları şey” dediği, K. AYDIN’ın “bunlar bişşeyin peşindeler Türkiye yi tasfiye etmenin peşindeler yani günaydın bunlarla mücadele yapan insanlar.. bunlar bişeyin peşindeler yanlız biz bunların mı peşindeyiz bak tekrar söyliyorum bunlar yanlız değil. Devlet Bahçeli Deniz Baykal siyesette kimler varsa parti kurulu partilerin hepsi Türkiye yi tasfiye etmenin peşinde şimdi sadece sadece Tayip Erdoğan diyerek AKP diyerek bu işten bu işi oraya yıkarak Türkiye nin geleceğini emniyet altına alamasın. Sizinle bir türlü anlaşamadığımız nokta budur bir türlü anlaşamadım onlar sadece çoğunluk ve sadece ve hükümet edenler şimdi sadece hükümet edenler Nedim neyin üzüntüsünü yaşıyor Nedim önce içine düştüğü salaklığın üzüntüsünü yaşasın önce kendini salaklıktan kurtarsın sonra Türkiye üzerinden düşünmeye başlasın. salakların Türkiye üzerinden düşünmeye hakkı yok Türkiye hala sağcılıktan hala solculuktan kurtulamamış hala kendisinin Türklüğünü hala kendisine Türk diyememiş insanların Türkiye üzerinden bişey konuşma yani Türkiyenin yaşadığı tehditlerle ilgili bişey söyleye hakkı yok tabi günaydın Türkiye yenimi tehditleşiyor yenimi Türkiye tehditlerle karşı karşıya Demirel yönetirken Türkiye tehditlerle karşı karşıya değilmiydi Ecevit yönetirken Turgut Özal yönetirken Menderes yönetirken tenditlerle karşı karşıya değilmiydi Türkiye Erbakan yönetirken değilmiydi şimdi sadece bu güne bağlayarak AKP ye veya tayyip Erdoğan a bağlayarak bu günün tehdit olduğnu söyliyenlerin bu ülke için müspet diyoruz görüşleri kabul edilemez bu sadece kendi siyasi iradelerinin hükümet olamasının çektikleri kıskaçlığın ifadesidir bu vatan sevgisi değildir anladın mı senin durman gereken nokta budur.  Senin ekranlarından duyduklarınla yorum yapmaya hakkın yok buna senin hakkın yok buna benim hakkım yok ben televizyon ekranlarından haberlere bakmıyorum bir yere baktım ne dedi genel konutanlık açıklama yaptı bizim yapacağımız açıklamalara bakın değil mi. Sen söyleme bunu senden kimse duymasın sen bir asker çocuğusun sen bu ülkenin özellikli insanısın senin bu ülkedeki konumun farklı düşünçe yapın farklı benim kızdığım taraf bu bak kızdırdın beni şimdi sen böyle düşünemesin buna hakkın yok yok yok” dediği Ercüment Ovalı’ın “En önemli bilgi kaynağına dönüp soruyorum ne diyorsun abi diye soruyorum sende bana bağırıyorsun. Bişey demedik abi biz dedik canımız sıkıldı bişey paylaşalım dedik fırça yedik dedik iki söz duyalım dolalım yarın sabah gidelim bizde insanlara saldıralım dedik….” “Sana ikinci haberi verecem şimdi ikinci haberi bu birincisiydi bu soru sorduk şimdi ikincisi salı veya çarşamba günü Jandarma Bölge komutanı buraya geliyor …… ziyarete” dediği, Kemal Aydın’ın “Ee tabi gittin bir yanlış yaptın Emperyelist güçlerin ellerindeki kuruma gittin hiç söylememen gereken şeyleride söyledin hiç söylememen gereken şeyleri söyledin, Onlarla ilişkiye girdin herşeyi söyledin ya yazdıkların felaket, bana yazdığın şeyler felaket söylemedik hiçbişey bırakmadın yani nasıl bu işi başardın seni tebrik ediyorum,  herşey var orda olmayan bişey yok yazdığın metin duruyor karşılaştığımızda yanyana gelip okuduğumuzda onun içinde neler olduğunu sana söyliyecem şimdi gidip herşeyi söyledin herşeyi ve senin korumanı onlar mı yaptı şimdi onlar mı seni korudular şimdiye kadar onlar şimdiye kadar seni öldürme planları yapan onlar seni öldürme planları yapan bir kurumun düşman güçlerin emrindeki yerdir oraya aittirler ben sana giderken dedim ki hoca ne söylemeyeceğini biliyormusun dedim ne söyleyeceğini bil bir gittin altı saat geldiler beş saatte kaldılar bir gittin altı saat oniki saat adamlarla yani bir Emperyelist güçlerin emrindeki bir ihanet teşkilatında herşeyide söyledin maşallah herşeyi herşeyi söyledin. hepsini söyledin bu işler bilmeyi gerektirir dahi insan dahi insanlara Allahın verdiği bir başka dahilik daha vardır sır saklama dahi insanlar Allahın bilgisine sahip insanlar önce sırları saklayacak şimdi biz sana onların oraların yönetenlerin namusuzluğu ile ilgili ben sana söyledim ben sana söyledim ki onlar işgal altındadır onlar benim peşimde gezdiler diyorum sana. Onlar birilerinin emrinde olarak benim peşimde gezdiler taki benim devletim benim esas devletim bizi sahipleninceye kadar onlar aracılığıyla onlar vasıtasıyla bize ölüm planları yaptılar sen ben sana bunları daha önce söyledim şimdi onlarla ölçülen onların milliyetçiliği filan yok onların içinde milliyetçi filan olanda yok milliyetçi olan Emperyalist güçlerin emrindekilerden talimat almaz onlar Emperyelist güçlerin emrinde onlar MOSSAT tan EIBH ten onlar CIA den emir alıp onların gereğini yapıyor o kurum Türkiye cumhuriyeti Devletinin altını oyan bir kurum haline getirilmiştir bunları telefonda söylemek durumuda kalıyorum onların seni beni korumak gibi bir eylemi olmaz onların bir tane emir vardır seni beni ortadan kaldırmak gibi emirleri var onların sözlerinde bizimle ilgili bizim yapacağımız vatan savunmasıyla ilgili onların söyledikleri düşüncelerin hiçbirisinde vatan sevgisi yoktur bizi sevgi yoktur orası işgal edilmiş bir kurumdur. Unutma bunu işgal edilmiş orda milli orda onlar milli olduğunu söyliyen hepsi emir alan insanlardır orayı yöneten adam orda müsteşarlık orda en başında bulunan adam Devlet Bahçeli’nin danışmanlığını yapıyor. Şengal Atasagun Emperyalist güçlerin elinde Devlet Bahçeli nin emrindeler. Onların bizi koruması diye bişey söz konusu değildir onların tekrar söyliyorum onlar bizi öldürme planları yapan o emrin doğrultusunda öldürme planları yapanlardır. Onlarla bişey konuşulmaz  onlar baban olsa orda baban çalışıyor olsa sadece baban olduğu için konuşursun millet meselesi konuşulmaz ne zaman Mustafa KEMAL in kurduğu 1924 teki Türkiye Cumhuriyeti devleti konumuna getirildiği zaman konuşulur esasında ben pazartesi günü sana diyecektim ki pazartesi günü Trabzona gelecem. Anladın mı sana diyecektim ki Trabzona gelecem ama dedim şeyin geçsin yani biraz işler geçsin dedim devlet bizden evel evelleşmiş şimdi dedin ki bölge komutanı gelecek devlet için. Senin yaptığın hatayı düzeltmek için şimdi senin üzerine gelecek herşeyi düzeltmek için bölge komutanı senin yanına gelir onun için gelecek senin yaptığın hatalar için gelecek anladınmı yaptığın hatadan dolayı bölge komutanından özür dile deki biz bu kurumu devletin bir milli müessesi olarak gördüm benle temaslarında onlarla bu manada ilişki kurdum ama öyle değilmiş de benim abim bana onların öyle olmadığını söyledi anladın mı. Bölge komutanına şimdi öyle söyliyeceksin diyeceksin ki biz bu kurumun olmasa devletin olmasa olmaz kurumlarından birisi olan Milli İstihbarat Teşkilatıdır diye görüştük ama benim abim bana öyle olmadığını yanlış yaptığını onlarla hiçbir şekilde hiçbir bilgi paylaşmamam gerektiğini söyledi onun için ben esas devletim sizden bu nedenle özür diliyorum dedi şimdi bölge komutanına böyle söyliyerek bekleyeceksın anladın mı. Şimdi onlar bizi öldürme planı yapıyorlar bizim esas devlet Türk Silahlı Kuvvetleri bizi korumasaydı ne senin parçanı bulabilirlerdi bu ülkede nede Kemal AYDIN ın parçasını bulabilirlerdi sevgili kardeşim benim çok sevgili kardeşim hiç bunu unutma bunu hiç unutma ne senin parçanı bulabilirlerdi nede kemal Aydın ın parçasını bulabilirlerdi şimdi baktılarki olmuyor başka planlar çeviriyorlar bak Milli İstihbarat Teşkilatındaki görevlilere benimle ilgili verdikleri emri söyliyorum. Bütününe sakın Kemal Aydın’la tartışmayın. Tartışmaya girmeyin çünkü benimle tartışmaya girecek insanı pok kuyusuna sokarım pok kuyusuna benim bilgilerim o işe müsait anladın mı Ama siz hazır değilsiniz siz o manada hazır değilsiniz şimdi Jandarma Bölge komutanı gelecek Bölge komutanı geldiğinde Bölge Komutanıyla özellikle birebir anladın mı böyle söyliyerek konuş böyle bunları söyle onlar onlar bizi sahipsiz buldukları anda bizi terk edip bizi sahipsiz kaldığımızı devletimizin bizi terkettiğini gördükleri anda bizi öldürürler senide öldürürler benide öldürürler bunu hiç unutma tamam mı. Bu söylediğim şey son derece ciddidir hatta kendimi şey bulmadığım için hazır bulmadığım için sana diyecektim ki pazartesi bana uçak bileti gönder Trabzona geleyim şimdi zaman biraz geçsin bir otursun şöyle şey yerine çümkü benim dengem bozuk. Senle oturup konuşacam tamam mı. Bana zaman ayırmadın zaman ayırmadın altı yıldır bana bir gün sen  benim için  dedim ki Ankara ya gel oturup saatlerce konuşmamız gereken şeylerdir bunlar biliyormusun günlerce saatler yetmez anladın mı günlerce konuşmamız lazım muhtelif zamanlarda Türkiye cumhuriyet Devleti çok büyük tehlikelerle karşı karşıyadır Türkiye Cumhuriyeti devleti karşı karşıya bulunduğu tehlikeler kadar tehlikelerle bende sende karşı karşıya unutma bunu Türkiye Cumhuriyeti devleti düşmanları seninde benimde düşmanım hiç unutmuyorsun bunu Türkiye Cumhuriyetinin düşmanları ve Türk milletinin düşmanları Kemal Aydın ında Ercüment Ovalı nında düşmanıdır ve bunların bize dost olması diye bişey sözkonusu değildir bizi sadece dost görünmek mecburiyetindedirler şuanki haller nedeniyle devletimizin bizi sahiplenmesi nedeniyle bize dost görünme gösterisi yapıyorlar Oruspu çocukları bu kadar net söyliyorum benim telefonumun dinlendiğini seninde telefonunun dinlendiğini biliyorum. Sadece onu yapıyorlar onun dışında başka hiçbirşey yapmıyorlar o bir mecburiyettir dört sene beni dört tane günde araba takip ediyordu dört sene ne zaman ki Yaşar BÜYÜKANIT Paşa Genelkurmay başkanı oldu talimat verdi ondan sonra uzağımıza gitmek mecburiyetinde kaldılar biliyormusun. Şimdi biz ciddi manada biz ciddi manada haa bu bir tehlikeden tehditten felan hiç bişeyden korkmayız biz bu işe yemin etmiş insanlarız yani bu ülke için ölüm varsa biz bu ölüme dünden yemin etmişiz Allaha sözümüz var yüce Türk milletine sözümüz var bu kutsal değiri yaşatmaya sözümüz var bizim ölümümüz anlamlı olacak ama bunlar bizim düşmanlarımızdır onun için bu böyle söyliyeceksin kimse olmayacak yanında komutanla tamam Komutana diyeceksin ki .....arkadaşlar herkes terk etsin ben komutanımla özel bişey konuşacam diyorsun komutana aynen bu söylediklerimi arz ediyorsun  Aynen arz ediyorsun yoksa bizi dumura ...bizim parçalarımız göklerden gelir hiç unutmuyorsun göklerden gelir Irak a gelince Irak ta Türk varlığı var Irak Musul Kerkük Misaki milli sınırları içindedir Türk milletinin Türk devletinin. Biz Türkiye Cumhuriyeti devletinin olmasa olmaz kurumlarından biri diye ...Milli İstihbarat Teşkilatı görevleriyle bu nedenle burayada geldiler görüştüm merkeze de gittim devletimin kurumu diye gittim görüştüm ama öyle değilmiş bu bir yanlışmış orası işgal altında bir kurumuş sivilleştirmeyle çıkar altına sokulmuş bir kurum paylaştığım şeylerinde yanlış olduğu bana söylendi bir büyüyüm bir abim güvendiğim bir insan bana bunu söyledi bunu devletimin esas Devletimin bilmesini istiyorum diyeceksin anladın mı. Bunu da aynen komutanımın Türkiye Cumhuriyeti Devletine esas devletinin kayıtlarında kalması kalmak üzere kayıtlara geçilmesi talep ediyorum esas devletin diyorsun” dediği. Buna karşılık olarak görüşmenin değişik yerlerinde Ercüment Ovalı’nın tamam, tamam abi, ifadeleriyle Kemal Aydın’ın beyanlarını onayladığı, Kemal Aydın’ın “tabi savaş demek zaten bir milletin evlatlarının bu mükaddes yolda şehit olması demek biz onu birilerine anlatacaz biz psikolojik savaşın Türkiyenin üzerine oynan psikoljik savaşın  yönetleri olacaz sen bir Trabzona yeter fazla gelirsin bu kadar fazla şey konuşmak istememin sebebi senin tabi bir yığın çevren var sana bir yığın insan müracaat etmektedir bir yığın insan sana endişelerini dile getirmektedir şimdi sen o insanların endişelerinin onlarda psikolojik savaşın etkisi altında onlarda hergün televizyon ekranlarında bu manada bu savaşın her türlü olumsuzlukları onları baskı altında tutmuktadır. onlarında senden benden fazla moral değerlerine ihtiyacı vardır onlara moral değerlerinin yükseltmesini ancak senle ben sağlayabiliriz seninle ben üzüntümüzü tutabiliriz engelleyebiliriz, ama bizim dışımızdaki insanların engelleyememiş olmasını olmasını biz onları kınıyamayız onların konumu senle benim konumumda değil onun için doğru bilgilerle ancak bu insanların endişelerini ortadan kaldırabiliriz. Bu bilgilere ihtiyacın var bu psikolojik savaşı Trabzonda yürüteceksin hatta Samsun a kadar Rize ye kadar uzatacaksın bu psikolojik savaşı kazanmak durumundayız bizim devletimiz esas Devletimiz bizden bu psikolijik savaşlarda görev almamızı istiyor bizden sadece istedikleri bu başka bişey istemiyor. Bu toplumu bilgilendirin toplum müthiş bir Türk milleti müthiş bir baskı altındadır emperyelist güçlerin emrindeki televizyonların gazetelerin emrinde olan gazetelerin yapmakta olduğu yoğun alçak psikolojik savaşın baskısı altındadır bunları onlar yapamaz bunu Genelkurmaybaşkanının yapacak hali yok Kara kuvvetleri komutanı yapamaz  bunu yapmak onların görevi değil bunu yapmak Ercüment’in Kemal’in görevi buda bilgiyle olur. Senin yanına bölge komutanızın ziyaret edecek olması devlet emridir. Senin bilmeden içine düşdüğün bir yanlışı düzeltmek içindir anladın mı. Aynen söylediklerim söyliyorsun Bölge komutanıma ve bunların devletimin kayıtlarına geçirmesini arzedeceksin” dediği görüşmesinin değişik yerlerinde Ercüment Ovalı’nın konuşmayı onaylar tarzda “tamam, evet,  tamam abi” şeklinde ifadeler kullandığı, Kemal Aydın’ın "Bizede verilmiş görevler var canım benim’ dediği, Ercüment Ovalı’nın “sağolansın” dediği, Kemal Aydın ”Sormak istediğin bişey var mı sorabilirsin kızmadan söyliyecem” dediği, Ercüment Ovalı’nın “Yok yok bu günlük bu kadar gerisi yarın” dediği,

Tape No:6782, 11.03.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Kemal AYDIN’ın “Daha ne yapayım yani başkomutan Türkiye Cumhuriyeti devletinde yapılması gereken ne varsa hepsini yapıyor Allah onun ecdadını nur içinde yatırsın. Bu siyaseti nasıl ben emperyalizmin kontrolündeki siyaseti 70 milyona nasıl anlatacaktım. Tamam herşeyin a.... koydu dümdüz etti attı aşağı Türk milletine biz .... ..... ihaneti. Söylediklerimizin hepsi oldu daha ne yapalım” dediği, Ercüment OVALI’nın görüşme içerisinde “evet, evet abi” ifadeleriyle Kemal AYDIN’ı onayladığı,
Tape No:6784, 17.03.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Ercüment OVALI’nın “son bir aydır aydınlık dergisi alıyorum abi çokta beğendim abi, bu senin içinde saklıyorum bu Ergenekon soruşturması varya Bununla ilgili adamlar bir sürü şey yazmışlar nasıl düzmece olduğunu neler yapıldığını çok enteresan abi , Emin GÜRSES içinde bir şiir yazmışlar burada ona da okudum baktım gayet güzel abi saklıyorum çok fazla ilgi var abi burda, buraya gelirsen sana bir gösteririm” dediği, Kemal AYDIN’ın “Seninle biz buluşmak mecburiyetindeyiz zaten şimdi bilgileri aydınlık gazetesinden öğreneceksek yandık zaten. ben sana demedim mi ki bunu .... verdiği talimatla başladı. Şimdi senin muhattap olduğun alaylar var senin muhattap edildiğin muhattap olduğun değil muhattap edildiğin olaylar var. Sen bu olaylara hakettiğin için mi muhatapsın. Şimdi senin delile falan bu ülkede olup bitenler açısından senin delile melile ihtiyacın yok Tamam senin delile falan ihtiyacın yok senin muhattap olduğun senin yaşamakta olduğun o felaket noktaları bu ülkede boyutu genişlettirilerek değiştittirilerek bu ülkede ki insanlara uygulanıyor bu şimdi o olaydan kötü olan birşey şu şimdi Veli paşayı Sami HOŞTAN denen uyuşturucu kaçakçısıyla aynı yere koyuyor. Sevgi ERENEROL u Sami HOŞTAN la aynı yere koyuyorsun şimdi Emin GÜRSES i Sami HOŞTAN la aynı yere  E şimdi yarın da seni o gibi olanlarla aynı yere koyarlar, Yani şimdi Ercüment OVALI yla bilmem ne TEKELİOĞLU aynı yere gelir mi. Ama koyuyorlar ama koydular yani Şimdi olayın felaketi budur tabi bunlar çok namusluca işlerdir Türkiye de çok namusluca işler olmaktadır. Şimdi bunlar böyle olmazdı ama esas devlet nasıl davrandı nasıl davranıyor bize karşı,  biz birşey yapmıyoruz biz bu devlet için bu varlığı yaşatmak için bir eylem içindeyiz sende sende bu devleti yüceltmek için Türk milletini yüceltmek için müthiş çaba sarfediyorsun gayret sarfediyorsun onlar şimdi senin karşına gelenler sana milli ulusalcı kimliği ile senin karşına gelenler sana yapılan teklifleri ve sen o teklifleri reddettiğini bilmiyorlar mı” dediği, Ercüment OVALI’nın “Evet ben dedim benim en büyük ispatım telefon konuşmalarım dinleyin dedim hepsini dinleyin” dediği, Kemal AYDIN’ın “Şimdi bu Türkiye Cumhuriyeti devletini alçaltıcı Türkiye Cumhuriyeti devletini küçültücü bu hareketlerin herkes şeyini ödeyecek bedelini ödeyecek, Seninle benim mahkemede ne işimiz var. İşler rayına oturacak bir başka yol başlayacak devlet işin esas devleti bu işe el koyacak sahip çıkacak üstlenecek o zaman karşıma geleceksiniz dimi. Bana millilik, bana ulusalcılık bana bu ülkeyi sevmenin şeylerini söyleyeceksiniz var mı böyle bir şey. Ben çok hazır bir adam olmasaydım bu işler olmazdı tamam mı. Ben çok ben bu manada bu noktada çok hazır bir adamım çok müthişte bilgilerin sahibi bir adamım bu abin çok müthişte bilgilerin sahibi bir adam anladın mı. Eğer böyle olmasaydım zaten beni buralara getiremezlerdi. Ben bu bilgiye bu müthiş bilgilere dayalı olarak ben kendimi belli bir süreye taşıdım ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti devleti esas devleti bizi taşımaya başlar anladın mı ondan sonra da esas devlet Türkiye Cumhuriyeti devleti bizi üstlendi şey abisi bizi üstlendi bizi sahiplendi şimdi de onun sahipliliği altında rahat yaşıyor tamam mı canım benim. Ercüment OVALI Trabzon da değil mi Ercüment OVALI yı bilmeyen insan yokta devletin istihbarat görevlileri Ercüment OVALI yı bilmiyor muydu. Hı o.... çocukları üniversite görevlilerinden valisine bilmem neyine kadar istihbarat görevlisine kadar herkes seyretti değil mi o.... çocukları. Ama Ercüment OVALI bilgisini satsaydı ama Ercüment OVALI bilgisini satsaydı ilmini satsaydı insanları afedersin ciğerlerini dizdiği gibi dizseydi Ercüment OVALI  çok baştacı bir adam olacaktı değil mi. Böyle o.... çocukluğu yok böyle namuzsuzluk yok böyle şerefsizlik yok bunlar kabul edilebilir şeyler değil onun için niye bunları seninle böyle paylaşıyorum.Biz ne yaptığımızı bize ne yapıldığını biz biliyoruz. Bize düşmanlığın boyutunu da biliyoruz zaten onu bilmiyorsa biz bu işi yapamayız yaşayamayız biz dostumuzu da biliyoruz düşmanımızı da biliyoruz biz ama Türkiye Cumhuriyeti devletini ayağa dikmesini de bildik Türkiye Cumhuriyeti devletini ayağa diktik ayağa diktik Türkiye Cumhuriyeti devletini biz biz talep ettik talep ettiğimiz makamlar gereğini yaptı Allah ta ayağa dikti dimi. Neler oluyor neler oluyor emperyalizmin kontrolündeki siyaset bitmezse Türkiye nin sahibi olamayız diyen adamım. ilk diyen adamım ben bunu ben bu Türkiye nin tarihinde bunu ilk söyleyen adamım ben ama benim devletim bu düşüncelerimi hayata geçirdi benim devletim, dediği, 

Tape No:6786, 21.03.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Kemal AYDIN’ın “şimdi bizim baskı işlerini yapan bir ajansımız var tabi sen bil bunları ajans zor durumda Başkomutan yardım edilmesini istiyor yani söylenenlerden kastedilenlerden biriside sensin basılacak şeylerden neyse az çok ne yapılması gerekiyorsa diye” “Çok zor durumda onunla ilgili bilgi söyleyeyim sana dedim tamam mı” dediği, Ercüment OVALI’nın “tamam abi” “Doğu PERİNÇEK i de tutuklamışlar. Tabi Ergenekon davasından” dediği Kemal AYDIN’ın “Şimdi eceli gelen eceli gelen köpek derler cami duvarına işer böyle hepimizi toplasınlar” dediği, 

Tape No:6787, 23.04.2008 tarihinde N.K ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.K’nın "doktorum ya senin keyfin nasıl ne yaptın hallettin mi işlerini” Ercüment OVALI’nın “Yavaş yavaş gıdım gıdım şeyle iğneyle kuyu kazar gibi yavaş yavaş oluyor” dediği, N.K’nın “Ne yaptı o gün Kemal abi halletmiştir orada” dediği, Ercüment OVALI’nın “Yani Kemal abi biraz tabi döndü başımızda fırçaladı. Klasik olarak etrafı hallediyor beni fırçalıyor .... gidiyor işte. halletti de geliyor beni fırçalıyor habire, Habire fırçalıyor yine fırçalıyor şimdi geçen benden bir dosya istedi şeye sunucam dedi genel kurmaya sunucam dedi ondan sonra aldı dosyayı böyle mi dosya hazırlanır senin hazırladığın dosyanın içine edeyim.  ben verdim aldı böyle önce bir dosyayı adam zannetti hakkaten çünkü beni sıkıştırdı sıkıştırdı bende en sonunda alel acele bir şeyler hazırladım fırçayı yiyince ondan sonra yolladım ona dosyayı ertesi gün bir aradı böyle dosya mı olur sen bakkala dükkana şey mi teslim ediyorsun” dediği, N.K’nın “Ya benden de şimdi istiyor dosyayı hazırlamadım. Valla 3 tür sövüyor 3 tane rapor hazırlamam lazım ondan sonra ikisini hazırladım birini hazırlamadım. Söylediğin iyi oldu bende biraz özeneyim bari çünkü öyle alel acele yazdım ondan sonra şimdi onu bekliyor valla her telefon çalışında yüreğim azıma geliyor o arıyor diye korkudan şey yapıyorum ya özledim ya ne yapıyorsun gelmiyor musun Ankara’ya “ dediği,

Tape No:6788, 24.04.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Ercüment OVALI’nın “Coşkun bey çok büyük müjdem var hocam var dedi ben sizin projenizi gittim Ankara merkezde sundum ve bunun için özel bir birim kuruluyor bu birim sizi yakında gelebilir o burda veya sizi Ankara ya çağırabilirler çünkü bu olayın ve bu ürünlerin stratejik olduğu kararı çıktı ve mutlaka desteklenmesi korunması gerektiği kararı çıktı yakın bir süre içerisinde ya onlar gelicekler yada davet edicekler benden habersiz sizi davet ederlerse bana haberinizi verin mutlaka dedi tamam dedim ondan sonra tabi klasik olarak Kemal abimi bilgilendireceğimi söyledim ve bilgilendiriyorum” dediği, Kemal AYDIN’ın “Onlara şunu çok açık ve net söylüyoruz Genelkurmayın genel kurmay başkanlığının bilgisi olmadan hiçbir şey yapmam, Gelsinler konuş gelsinler kim gelirse gelsin şimdilik bir şey söylemiyorsun onlar gelsin. Eyvallah eyvallah şimdi çağırdıklarında da dersiniz ki ben falan yerin emri olmadan bilgisi olmadan hiçbir şey yapmam diyorsun anladın mı. Konuşuyoruz sonra şey yapıyoruz anladın mı. Yani onlara şunu çok net söylüyorsun genel kurmay başkanlığının bilgisi olmadan hiçbir şey onların emri olmadan onların izni olmadan hiçbir şeye evet deme. çok iyim devlet sahibiyiz dimdik ayaktayız. Yani bu uğurda yorulmak değil ölmek üzere and içtik söz verdik ... Onun için bir sıkıntı yok canım benim onun için bir sıkıntı yok sesimiz de iyi bazen çok konuştuğumuz için böyle sesim kesiliyor sadece o şimdi duracağımız bir de sen yanındaki adamları hep kontrol et onları kontrolünde tut. Temel Temel i falan. Şimdi sen tuttuğun sürece sen kontrol sende herşey sende sen tutacaksın onları tutacaksın başkalarının kullanmasını Türk milletinin aleyhine kullanmasını fırsat vermeyeceksin ne yapalım adamların niteliği bu ölçüsü o” dediği, Ercüment OVALI’nın karşılık olarak “Merak etme abi merak etme abi biliyorum” dediği, Kemal AYDIN’ın “Sen bıraktığında başkaları alır. Şimdi sen bıraktığında başkaları alır ve döner bizim aleyhimize kullanırlar. Hiç boş bırakmıyorsun yani kontrolde tutuyorsun Temel i hiç bırakma şimdi Temel i bıraktın mı bizim düşman saflarına geçer alırlar talanları işte görüyorsun talan zaten bekliyorlar ki bir an evvel bırakasın yani, Şey yapsınlar da olsun diye işte milletvekilinden bilmem neyine kadar görüyorsun. Sen yaptığın işin yaptığın işi sana normal gelebilir sen kaldırabilirsin ama yaptığın işin dünya ölçeğinde insanlık ölçeğinde ne anlama geldiğinin ve bunun üzerine sen oraya hiç bakma ben bu ülkede ben bunu yapıyorsam herkesten yardım görürüm herkes bana yardım etmek mecburiyetindedir çünkü ben bu ülkenin kaderini değiştirecek bir iş yapıyorum dedin böyle bak hayır öyle değildi biz dedik ki bu ülke işgal edilmiş bu ülkenin bürokrasisini bu ülkenin siyasetini bu ülkenin iktisadi yapısını düşman güçler işgal ettiler o güç sahipleri o güç sahipleri falanların emrindeydi Tevrat a yemin etmişti onların hepsi hahamların yazdığı Tevrat a. Hala hala savaş devam ediyor yani bu savaş hala devam ediyor yani ondan vazgeçmiş değiller şimdi bu taraftan bugün o duyduğun teklif şimdi sana devlet gibi algıladığın devletin esası gibi algıladığın hadiseden istifade etmek istiyorlar. Onun için onlar gelsinler önemli değil anlatsınlar yalnız onlara hiçbir bilgi bak hiç onlara hiçbir sırrınla ilgili bilgi vermiyorsun, Ama sadece şunu söyleyebilirsin ben dünyada bu işin benden daha iyisi yok bunu çok bu söylediğimi net söylüyorsun bu işte dünyada benden daha büyük bir bilim adamı yok ben bu işin piriyim öndecisiyimTürkiye değil dünyada ben ilmimi onlara her vesileyle şunu söylüyorsun ben Türk milletini Türk devletini ve ilmimi düşmana satmayacağım tamam. Sonucu ne olursa olsun hiç önemli değil artık bundan sonra benim devletimin sahiplendiği bir adamım ben bir sıkıntı yok anladın mı. Yani o Temel i hiç boş bırakma. Temel i sen bıraktığında kimse hepsini o alçakların hepsini oturt oturt karşına hiç şey yapma hiç kimsenin de seninle ilişki devam ettiği karşı tarafa onlar gitmezler çünkü onlar senin ne olduğunu biliyorlar anladın mı. Dursunlar yanımızda tutalım yani yeteri kadar düşmanımız var düşman cephesine itmeyelim, Hiç hislerine mağlup olmuyorsun duygusallık yok bizim bulunduğumuz konum duygusal olmayı asla gerektirmez, Tamam mı bizim olduğumuz yer asla duygusal olmayı gerektirmez duygularını Mustafa Kemal in duyguları yok muydu dünyanın en duygusal insanıydı insanlık içerisinde ama asla duygularına esir olma Topal Osman Topal Osman onun çok değer verdiği çok sevdiği bir insandı. Tamam Ali ŞÜKRÜ mecliste Atanın aleyhinde konuştuğu için Topal Osman alıp götürüyor onu Atatürk ten habersiz papazın bağında öldürüyor  Ve Mustafa Kemal devlet mi Topal Osman mı devlet tercihi yapıp yargılattırıp idam ettirdi tamam mı. İdam edildiğinde muhafız alay komutanıydı unutma. Tamam mı duyguya yer yok duygusuzlaşacaz aklın ve bilginin ışığında hareket edicez canım benim. O Temel e de uğra ona uğra. Uğradığında ağızlarına da sıç. Ha bu benim bazen terbiyesiz cümlelerimi de söyleyebilirsin lan Temel a.. s.. adamsınız de siz siz ne zaman adam olacaksınız ona de ki Temel e onlar gibi olanlara yav 3 kuruş 3 kuruşun maddenin hesabını yaparak adamlığınızdan istifa ediyorsunuz utanmıyor musunuz. Onlara bunu söyle yüzlerine söyle ben söylesem olmaz sen söyle sen söyleyebilirsin benim söyleme şansım yok anladın mı sen söyleyebilirsin söyle bunlara de ki 3 kuruşa insanlığınızı falan herşeyinizi satıyorsunuz ya size helal olsun tamam. Adamlık ona de ki lan oğlum adamlık parayla satılır mı anladın mı senden rica ediyorum uğra ve söyle. Lan de ona sen bana düşmanlık etsende de o alçağa de ki siz bana düşmanlık etseniz de ben size düşman olmayacağım tamam aynen söyle canım benim” dediği, Ercüment OVALI’nın konuşmanın değişik yerlerlerinde araya girerek “tamam, tamam abi, evet, uğrarım dediği,

Tape No:6789, 20.0.2008 tarihinde M.A ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Ercüment OVALI’nın “Eve geldim bilgiyi artırayım sayemde ihaleyi aldın senin fiyatları koymuş olsaydık çoktan şiştiydik oğlum” dediği, M.A’ın “Tabiki bir bildiğin vardır senin çok iyi oldu hocam ya” dediği, Ercüment OVALI’nın “Şimdi demişki şey Mehmet H. Bir kene demiş bu katı onlara veririz ama diğerinde oturup konuşacaz bizde yaparız, Bir kene demiş bu katı onlara veririz ama diğerinde oturup konuşacaz bizde yaparız  Yani sadece üçüncü katı verebilirler binayı bizim istediğimiz gibi bitirirler üçüncü katı bize teslim edebilirler yani siteler 1.450 metre karesi dedik ya eurosu. şimdi 30 mayısta DPT ye veriyorlar DPT proje çıkmaya bilir kabul edilmyebilir Mehmet H. demişki hiç önemli değil DPT den ne kopararırsan kapartın gerisi biz yapacaz demiş. Yani dolasıyla böylece ilk işimizi aldık hesaplara göre mayıs ayında DPT ye verecekler mayıs sonunda temmuzda sonuçları açıklanacak. Hayırlısı olsun abi ne olacam en kötü proje parası kalsın ikiyüzbin euro yani sonuçta dörtyüz milyar para popon mu .....şey edecek en kolay iş aslında. Sana başka bişey daha bu gün Adana da kordon kanı bankacılığıyla ilgili bir toplantı varmış ordan Kordonkanı bankacılığında Atilla T. denen p..k çıkmış dekolte ülkede bir sürü kordon kanı bankası var ama hiç biri bir işe yaramıyor falanda filanda .....kordon kanı ülkenin yoktur felanda filanda gibi konuşma yapmış İlknur diyorki hocam diyor ya içim içimi yedi ya nasıl olmaz diyor ya nasıl bilmiyor olabilirler bunlar diyor. Ondan sonra o sırada bakanlıktan Zeynep hanım ordaymış, Elini kaldırmış bir dakka demiş birkere bir kaç tane kordon kanı bankası yok tek birkordon kanı bankası var oda Ciyempi ruhsatına sahip Ati teknoloji demiş diyorki ondan sonra salonda buz gibi oldu diyor millet birbirine baktı aa falan hani iyi niyetli olan aa öylemi felan gibisinden Atilla tabi buz gibi olmuş Zeynep ha....da Ankara ya gittiğimde özel teşekkür edecem. Hayırlısı olsun sana bilgi vereyim dedim biraz bir kere en kötü ihtimalle abi ben herşeyin en kötüsünü bırakıyorum ordan kestiler burdan kestiler masrafımız çıktıktan sonra 100 milyarımız elimizde” dediği, 

Tape No:6790, 05.06.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Ercüment OVALI’nın “Abi nasılsın” dediği, Kemal AYDIN'ın “Ben devlet sahibiyim devlet sahibi olan adam nasıl olur” dediği, Ercümen OVALI'nın “Hepimiz devlet sahibiyiz abi” dediği, Kemal  AYDIN'ın “Kim” dediği, Ercümen  OVALI'nın” Bugün gördük” muhtemelen türban davasının anayasa mahkemesi tarafından kabul edilmesini kastediyor” dediği, Kemal  AYDIN'ın  “Bu gün mü siz gördünüz devlet sahibi olduğunuzu” dediği, Ercümen OVALI'nın “Biz bu gün gördük abi” dediği, Kemal AYDIN'ın “Ben 30 Agustos 2006 tarihinde görmüştüm sen bu gün gördüysen yinede ne mutlu inanayım mı bu gün gördüğüne” dediği, Ercümen OVALI'nın “Bu gün gördüm abi” dediği, Kemal AYDIN'ın “Bu gün gördün mü” dediği, Ercümen OVALI'nın “Bu gün gördüm abi” dediği, Kemal AYDIN'ın “Gördün değil mi” dediği, Ercümen OVALI'nın ”Gördüm abi hepimiz çok mutluyuz. Sonunda inançsızlarda gördü abi” dediği, Kemal AYDIN'ın “Senin çevrendeki inançsızlarda gördümü” dediği,

Tape No:6791, 05.06.2008 tarihinde KEMAL AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Önceki görüşmenin devamı olarak; Ercüment OVALI'nın “Abi benzin alıyordum durdum o sırada tanıdık birisine rastladım” dediği, Kemal AYDIN'ın “Birisine rastladım farkındayım ben” dediği, Ercüment OVALI'nın “Evet abi bu yüzden nasılsın abi inanılmaz keyifliyim bu gün resmen bayram günü” dediği, Kemal AYDIN'ın “Bu günü bayram ilan ediyoruz demekki birlikte” dediği, Ercüment Ovalı'nın “Evet abi çümkü bundan sonra geleceği gösterdi bize” dediği, Kemal Aydın'ın  “Bundan sonra geleceği gösterdi değil mi” dediği, Ercüment Ovalı'nın “Evet evet abi askerlerin hazırdır abi” dediği, Kemal Aydın'ın  “Eyvallah” dediği, Ercüment Ovalı'nın “Zaten biz senin emrine hazırdık” dediği, Kemal Aydın'ın “Benim emrime değil devletin emrine devletin” dediği, Ercüment Ovalı'nın “Abi bizim için devlet sensin” dediği, Kemal Aydın'ın  “Bak Noyan komutan ......., tamam mı Devletin emri , bak biz bişey yapamayız ama Yaşar Büyükanıt Türkiye Cumhuriyeti devletini koruyabilir” ….”Neriman ında selamı var Noyan komutanında selamı var seni çok öpüyorum” dediği,

Tape No:6792, 21.06.2008 tarihinde M.A ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Ercüment Ovalı'nın “Vallahi billahi gol yemeden gol atamadık daha ya” dediği, M.A’nın “Yanlız o türbünde bir görüntü kirliliği var orda” dediği, Ercüment Ovalı'nın “Evet evet” dediği, M.A’nın “Orda yumak kafalı bir” dediği, Ercüment Ovalı'nın “Bir tane  bi tane başıörtülü birisi vardı evet” dediği, M.A’nın “Görüntü kirliliği ya” dediği, Ercüment Ovalı'nın “Görüntü kirliliği evet” dediği,

Tape No:6793, 21.06.2008 tarihinde NERİMAN AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Ercüment Ovalı'nın “Neriman merhaba nasılsın” dediği, Neriman Aydın’ın “Sağolun abim bişey sizden not almamı istediler nedir hocam söyleyebilecekmisin telefonda yoksa” dediği, Ercüment Ovalı'nın “Tabi tabi yo söylerim hiç bi sakıncası yok şimdi şöyle yaklaşık olarak bir bir buçuk aydır önemli mali sıkıntımız mevcut idi. Mali sıkıntının aslında biz başından beri hesaplayamadığımız bir şeyi vardı oda şu bizim hisse bedellerimiz 25 lirayken 100 liraya giren şirketim niye girdiğini hiç sormadık. Üstelik bir banka girdiğinde ama bu gün için anlamış durumdayızki bütün bu iş bizim pazarlamamızıda felçetmelerinin ana nedeni bu günkü sıkıntıya düşüp çümkü pazarlamayı çalıştırtmadılar. Şirketi ucuz yollu alıp problemini düzeltikten sonra yani pazarlamısını çümkü pazarlamasıda onlara ait yüksek bedelden bir Amerikan şirketine satmayı planlıyorlar,  2 Temmuzda bunun kararı için yönetin kuruluna geliyorlar benim ortaklarım dayanacak gücü olmadığı için yani daha fazla yatıramadılar bittiler adamlar ee büyük ihtimalle satış isteyecekler” dediği, Neriman Aydın’ın “Kim isteyecek bunu İşbankası mı” dediği, Ercüment Ovalı'nın “İşbankası grubu evet. 2 temmuzda satış kararı çıkabilir çıktığında şirket büyük ihtimalle önce bir ara şirkete satılacak daha sonrada bir Amerikan şirketi var ..... diye satışı ona yapılacak daha yüksek bir bedelle. Yani Kemal abiyede söyledim çümkü bizim benim ortakların dayanacak güçü kalmadı yani hiç biri savunamaz yapacak fazla bişeyleri yok bir tek yolu var bizden birileri gelirde hisse alır bir akkılı güçlü adam gelir hisse alırsa herşey bozulur” dediği, Neriman Aydın’ın “Hocam şey İşbankasının hissesi ne kadar” dediği, Ercüment Ovalı'nın “5 hissesi var yönetim kurulunda da temsil yeteneği var zaten en büyük hissedar 9 la şuan burda bulunan adamcağız onun dışında en büyük hissedar 5 ile işbankası. Yani Bayındır Hastaneleri grubu. Grubu dolayısıyla onun % 70 işbankasının olduğu için. Dolasıyla şirketi tutmaya çalışıyorum yoksa satış isteyecez” dediği, Neriman Aydın’ın “Tamam hocam tamam hemen acilen iletiyorum” dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli Kemal AYDIN 03.07.2008 günü Emniyet ifadesinde; Ercüment OVALI isimli şahsı babası olan Tabip Albay olan şahıstır. Bu şahsı babasını uzun zamandır tanırım. Bu yüzden Ercüment OVALI isimli şahsı uzun zamandır tanırım. Kendisi Karadeniz teknik Ünüversitesinde Hemotoğ olarak görev yapmaktadır. Kök hücre üzerine çalışmaları vardır. Kendisi aile dostumdur. Bu şahısla telefon irtibatım vardır. Görüşmelerim vardır. 

Şüpheli Neriman AYDIN 03.07.2008 günü Savcılık ifadesinde; Ercüment OVALI bizim aile dostumuz olan  ve kök hücre üzerinde araştırma yapan bir profosördür. Kendisi bana Sevgi ERENEROL'u kök hücre konusunda konuşmacı olarak davet etmek istediğini söyledi

Şüpheli Neriman AYDIN’ın Şüpheli Ercüment OVALI ile irtibatını gösterir Neriman AYDIN’ın dokuman ve dijital malzemelerinin incelenmesinde;

-(1) adet üzerinde NOTES ibaresi bulunan siyah renkli kareli ajanda içersinde; “Prof Dr. Ercüment Ovalı Karadeniz Teknik Üniversitesi Farabi Tıp Fakültesi Hemtoloji Bölüm Başkanlığı Trabzon 0 462- 325 12 46” yazdığı, 

“ati sermaye ve bilgi.ppt” isimli Power Point dosyası içerisinde; şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsa ait Ati Teknoloji isimli firmanın faaliyetleri ile ilgili hazırlanan 78 sayfalık sunum olduğu,

“plazma tarihçesi.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; şüpheli Ercüment OVALI isimli şahsın 31.08.2007 tarihinde Genel Kurmay Başkanı Orgeneral Yaşar BÜYÜKANIT’a hitaben yazdığı ve tamamı 9 sayfadan ibaret mektup olduğu görülmüştür.

Şüpheli Durmuş Ali ÖZOĞLU 05.07.2008 günü Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; Ercüment OVALI’yı Neriman ve Kemal AYDIN aracılığıyla tanıdım. Tahminimce kendilerinin yakınlarıdır. Kök hücre konusunda araştırmalar yapan Profesördür. Bir defa Ankara’da karşılaştım dediği, 


Şüpheli Noyan ÇALIKUŞU 20.09.2008 günü Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesinde; Ercüment OVALI’ tarihten yaklaşık 6 ay önce Ankara Kızılay Konur 2 Sokakta bulunan Salon Buluş isimli kahvede Kemal AYDIN bey vasıtası ile tanıdığını,  Kendisinin doktor olduğunu bildiğini, Ercüment OVALI’nın  da kendisinin subay olduğunu bildiğini, kendi salık problemlerini Ercüment OVALI’ya danıştığını, kendisi ile bir defa görüştüğünü, aynı gün Neriman AYDIN'ın evinde de oturup sohbet ettiğini, kendisi ile ortak herhangi bir faaliyetinin olmadığını beyan etmiştir. 

Şüpheli Ercüment OVALI’nın telefon irtibatları ile ilgili yapılan çalışmalar sonucunda;

Şüpheli Erol MÜTERCİMLER ile 47 kez görüştüğü, Şüpheli Neriman AYDIN ile 36 kez görüştüğü, Şüpheli Kemal AYDIN ile 118 kez görüştüğü tespit edilmiştir.
e- Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Şüpheli Ercüment OVALI’nın soruşturma aşamasında alınan savunmalarında ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜyöneticilerinden olduğu değerlendirilen şüpheli Kemal Aydın ile yakın ilişki içinde olduğunu kabul ettiği, ancak bu ilişkinin hiyerarşik bir olmadığını, Kemal Aydın’ın baba dostu olması nedeniyle bir dostluk ilişkisi olduğunu ifade ettiği, 

TAPE NO: 6773 de Kemal Aydın’ın ”Mehmet Ali komutanla biz sohbet ediyoruz, Sömestır tatiline başladı pilotluk diplomasını aldı, Amcası şimdi sömestır tatilleri varmış 15 gün biz onunla ders çalışıyoruz, 2 saattir de sağ sol hiç olan hiçbir şey olan sağ solu tartışıyoruz” dediği,

Ercüment Ovalı’nın “Abi bu arada bilgi vereyim yarın şeye gidiyorum MİT 6 buçukta benimle görüşme istedi,

Kemal Aydın'ın  “Ne konuşacağını ne konuşmayacağını biliyorsun dimi, Ne konuşmayacağını biliyorsun. İstihbarat teşkilatı olmazsa devlet olmaz ancak çok rahat konuşabilirsin onlarla bizim istihbarat devletimizin omurgası omurga kurumlarından biri olan istihbarat teşkilatımızı sivilleştirme adı altındaki operasyonla Mustafa Kemal in kurduğu devletin şeklini değiştirdiler anladın mı, Mustafa Kemal in kurduğu ebedi önderin kurduğu devletin istihbarat şekli bir muazzaf subayın korgeneral rütbesindeki bir muazzaf subayın müsteşar olmasıydı onu değiştirdiler.  Mustafa Kemal in devletine saldırı var şimdi bu saldırının gereği olarak onu değiştirdiler sivilleştirme adı altında oraya sivil diye adamları getirdiler ve o teşkilatı CIA nın MOSSAD ın ve İngiliz istihbaratın emrine verdi” dediği, 

Ercüment Ovalı'nın “Biliyorum abi biliyorum, Zaten öyle söyledim. Kemal abiden okey almadan hiçbir şey yapmam. Ben zaten konuşmayacağım şeyleri biliyorum onları biliyorum” dediği, 

TAPE NO: 6774’ de Kemal Aydın’ın “Ben diyecektim ki onlarla konuşmaya gittiğinde şuna dikkat et sana ne soruyorlar özellikle onlar neyi konuşmak istiyorlar. Anladın mı neyi konuşmak istiyorlar ne soruyorlar daha ziyade onlar konuşsun sen dinle nedir istedikleri anladın mı. Onlara dikkat ediyorsun ben onun için aradım seni canım benim” dediği, Ercüment Ovalı’nın “Tamam abi ben sana akşam bilgi veririm” Kemal Aydın’ ın “ekipten birini kopardılar şimdi” dediği, Ercüment Ovalı “Yok ya abi kopmadı o çocuk onu geri alacaz alacaz” dediği, 

TAPE NO: 6681’de Kemal Aydın’ın “Siz ne iş yapacaksınız” sorusuna karşılık, Ercüment Ovalı’nın “Bize ne iş verilirse onu yapıcaz abi” dediği, Ercüment Ovalı’nın “Sana ikinci haberi verecem şimdi ikinci haberi bu birincisiydi bu soru sorduk şimdi ikincisi salı veya çarşamba günü Jandarma Bölge komutanı buraya geliyor …… ziyarete” dediği 

Kemal Aydın’ın “Ee tabi gittin bir yanlış yaptın Emperyelist güçlerin ellerindeki kuruma gittin hiç söylememen gereken şeyleride söyledin hiç söylememen gereken şeyleri söyledin, Onlarla ilişkiye girdin herşeyi söyledin ya yazdıkların felaket, bana yazdığın şeyler felaket söylemedik hiçbişey bırakmadın yani nasıl bu işi başardın seni tebrik ediyorum,  herşey var orda olmayan bişey yok yazdığın metin duruyor karşılaştığımızda yan yana gelip okuduğumuzda onun içinde neler olduğunu sana söyliyecem şimdi gidip herşeyi söyledin herşeyi ve senin korumanı onlar mı yaptı şimdi onlar mı seni korudular şimdiye kadar onlar şimdiye kadar seni öldürme planları yapan onlar seni öldürme planları yapan bir kurumun düşman güçlerin emrindeki yerdir oraya aittirler ben sana giderken dedim ki hoca ne söylemeyeceğini biliyormusun dedim ne söyleyeceğini bil bir gittin altı saat geldiler beş saatte kaldılar bir gittin altı saat oniki saat adamlarla yani bir Emperyelist güçlerin emrindeki bir ihanet teşkilatında herşeyide söyledin maşallah herşeyi herşeyi söyledin. hepsini söyledin bu işler bilmeyi gerektirir dahi insan dahi insanlara Allahın verdiği bir başka dahilik daha vardır sır saklama dahi insanlar Allahın bilgisine sahip insanlar önce sırları saklayacak şimdi biz sana onların oraların yönetenlerin namusuzluğu ile ilgili ben sana söyledim ben sana söyledim ki onlar işgal altındadır onlar benim peşimde gezdiler diyorum sana. Onlar birilerinin emrinde olarak benim peşimde gezdiler taki benim devletim benim esas devletim bizi sahipleninceye kadar onlar aracılığıyla onlar vasıtasıyla bize ölüm planları yaptılar sen ben sana bunları daha önce söyledim şimdi onlarla ölçülen onların milliyetçiliği filan yok onların içinde milliyetçi filan olanda yok milliyetçi olan Emperyalist güçlerin emrindekilerden talimat almaz onlar Emperyelist güçlerin emrinde onlar MOSSAT tan EIBH ten onlar CIA den emir alıp onların gereğini yapıyor o kurum Türkiye cumhuriyeti Devletinin altını oyan bir kurum haline getirilmiştir bunları telefonda söylemek durumuda kalıyorum onların seni beni korumak gibi bir eylemi olmaz onların bir tane emir vardır seni beni ortadan kaldırmak gibi emirleri var onların sözlerinde bizimle ilgili bizim yapacağımız vatan savunmasıyla ilgili onların söyledikleri düşüncelerin hiçbirisinde vatan sevgisi yoktur bizi sevgi yoktur orası işgal edilmiş bir kurumdur. Unutma bunu işgal edilmiş orda milli orda onlar milli olduğunu söyliyen hepsi emir alan insanlardır orayı yöneten adam orda müsteşarlık orda en başında bulunan adam Devlet Bahçeli’nin danışmanlığını yapıyor. Şengal Atasagun Emperyalist güçlerin elinde Devlet Bahçeli nin emrindeler. Onların bizi koruması diye bişey söz konusu değildir onların tekrar söyliyorum onlar bizi öldürme planları yapan o emrin doğrultusunda öldürme planları yapanlardır. Onlarla bişey konuşulmaz  onlar baban olsa orda baban çalışıyor olsa sadece baban olduğu için konuşursun millet meselesi konuşulmaz ne zaman Mustafa KEMAL in kurduğu 1924 teki Türkiye Cumhuriyeti devleti konumuna getirildiği zaman konuşulur esasında ben pazartesi günü sana diyecektim ki pazartesi günü Trabzona gelecem. Anladın mı sana diyecektim ki Trabzona gelecem ama dedim şeyin geçsin yani biraz işler geçsin dedim devlet bizden evel evelleşmiş şimdi dedin ki bölge komutanı gelecek devlet için. Senin yaptığın hatayı düzeltmek için şimdi senin üzerine gelecek herşeyi düzeltmek için bölge komutanı senin yanına gelir onun için gelecek senin yaptığın hatalar için gelecek anladınmı yaptığın hatadan dolayı bölge komutanından özür dile deki biz bu kurumu devletin bir milli müessesi olarak gördüm benle temaslarında onlarla bu manada ilişki kurdum ama öyle değilmiş de benim abim bana onların öyle olmadığını söyledi anladın mı. Bölge komutanına şimdi öyle söyliyeceksin diyeceksin ki biz bu kurumun olmasa devletin olmasa olmaz kurumlarından birisi olan Milli İstihbarat Teşkilatıdır diye görüştük ama benim abim bana öyle olmadığını yanlış yaptığını onlarla hiçbir şekilde hiçbir bilgi paylaşmamam gerektiğini söyledi onun için ben esas devletim sizden bu nedenle özür diliyorum dedi şimdi bölge komutanına böyle söyliyerek bekleyeceksın anladın mı. Şimdi onlar bizi öldürme planı yapıyorlar bizim esas devlet Türk Silahlı Kuvvetleri bizi korumasaydı ne senin parçanı bulabilirlerdi bu ülkede nede Kemal AYDIN ın parçasını bulabilirlerdi sevgili kardeşim benim çok sevgili kardeşim hiç bunu unutma bunu hiç unutma ne senin parçanı bulabilirlerdi nede kemal Aydın ın parçasını bulabilirlerdi şimdi baktılarki olmuyor başka planlar çeviriyorlar bak Milli İstihbarat Teşkilatındaki görevlilere benimle ilgili verdikleri emri söyliyorum. Bütününe sakın Kemal Aydın’la tartışmayın. Tartışmaya girmeyin çünkü benimle tartışmaya girecek insanı pok kuyusuna sokarım pok kuyusuna benim bilgilerim o işe müsait anladın mı Ama siz hazır değilsiniz siz o manada hazır değilsiniz şimdi Jandarma Bölge komutanı gelecek Bölge komutanı geldiğinde Bölge Komutanıyla özellikle birebir anladın mı böyle söyliyerek konuş böyle bunları söyle onlar onlar bizi sahipsiz buldukları anda bizi terk edip bizi sahipsiz kaldığımızı devletimizin bizi terkettiğini gördükleri anda bizi öldürürler senide öldürürler benide öldürürler bunu hiç unutma tamam mı. Bu söylediğim şey son derece ciddidir hatta kendimi şey bulmadığım için hazır bulmadığım için sana diyecektim ki pazartesi bana uçak bileti gönder Trabzona geleyim şimdi zaman biraz geçsin bir otursun şöyle şey yerine çümkü benim dengem bozuk. Senle oturup konuşacam tamam mı. Bana zaman ayırmadın zaman ayırmadın altı yıldır bana bir gün sen  benim için  dedim ki Ankara ya gel oturup saatlerce konuşmamız gereken şeylerdir bunlar biliyormusun günlerce saatler yetmez anladın mı günlerce konuşmamız lazım muhtelif zamanlarda Türkiye cumhuriyet Devleti çok büyük tehlikelerle karşı karşıyadır Türkiye Cumhiriyeti devleti karşı karşıya bulunduğu tehlikeler kadar tehlikelerle bende sende karşı karşıya unutma bunu Türkiye Cumhuriyeti devleti düşmanları seninde benimde düşmanım hiç unutmuyorsun bunu Türkiye Cumhuriyetinin düşmanları ve Türk milletinin düşmanları Kemal Aydın ında Ercüment Ovalı nında düşmanıdır ve bunların bize dost olması diye bişey sözkonusu değildir bizi sadece dost görünmek mecburiyetindedirler şuanki haller nedeniyle devletimizin bizi sahiplenmesi nedeniyle bize dost görünme gösterisi yapıyorlar Oruspu çocukları bu kadar net söyliyorum benim telefonumun dinlendiğini seninde telefonunun dinlendiğini biliyorum. Sadece onu yapıyorlar onun dışında başka hiçbirşey yapmıyorlar o bir mecburiyettir dört sene beni dört tane günde araba takip ediyordu dört sene ne zaman ki Yaşar BÜYÜKANIT Paşa Genelkurmay başkanı oldu talimat verdi ondan sonra uzağımıza gitmek mecburiyetinde kaldılar biliyor musun. Şimdi biz ciddi manada biz ciddi manada haa bu bir tehlikeden tehditten felan hiç bişeyden korkmayız biz bu işe yemin etmiş insanlarız yani bu ülke için ölüm varsa biz bu ölüme dünden yemin etmişiz Allaha sözümüz var yüce Türk milletine sözümüz var bu kutsal değiri yaşatmaya sözümüz var bizim ölümümüz anlamlı olacak ama bunlar bizim düşmanlarımızdır onun için bu böyle söyliyeceksin kimse olmayacak yanında komutanla tamam Komutana diyeceksin ki .....arkadaşlar herkes terk etsin ben komutanımla özel bişey konuşacam diyorsun komutana aynen bu söylediklerimi arz ediyorsun  Aynen arz ediyorsun yoksa bizi dumura ...bizim parçalarımız göklerden gelir hiç unutmuyorsun göklerden gelir Irak a gelince Irak ta Türk varlığı var Irak Musul Kerkük Misaki milli sınırları içindedir Türk milletinin Türk devletinin. Biz Türkiye Cumhuriyeti devletinin olmasa olmaz kurumlarından biri diye ...Milli İstihbarat Teşkilatı görevleriyle bu nedenle burayada geldiler görüştüm merkeze de gittim devletimin kurumu diye gittim görüştüm ama öyle değilmiş bu bir yanlışmış orası işgal altında bir kurumuş sivilleştirmeyle çıkar altına sokulmuş bir kurum paylaştığım şeylerinde yanlış olduğu bana söylendi bir büyüyüm bir abim güvendiğim bir insan bana bunu söyledi bunu devletimin esas Devletimin bilmesini istiyorum diyeceksin anladın mı. Bunu da aynen komutanımın Türkiye Cumhuriyeti Devletine esas devletinin kayıtlarında kalması kalmak üzere kayıtlara geçilmesi talep ediyorum esas devletin diyorsun” dediği. Buna karşılık olarak görüşmenin değişik yerlerinde Ercüment Ovalı’nın tamam, tamam abi, ifadeleriyle Kemal Aydın’ın beyanlarını onayladığı, 

Görüşmenin devamında; 

Kemal Aydın’ın “tabi savaş demek zaten bir milletin evlatlarının bu mükaddes yolda şehit olması demek biz onu birilerine anlatacaz biz psikolojik savaşın Türkiyenin üzerine oynan psikoljik savaşın yönetleri olacaz sen bir Trabzona yeter fazla gelirsin bu kadar fazla şey konuşmak istememin sebebi senin tabi bir yığın çevren var sana bir yığın insan müracaat etmektedir bir yığın insan sana endişelerini dile getirmektedir şimdi sen o insanların endişelerinin onlarda psikolojik savaşın etkisi altında onlarda hergün televizyon ekranlarında bu manada bu savaşın her türlü olumsuzlukları onları baskı altında tutmuktadır. onlarında senden benden fazla moral değerlerine ihtiyacı vardır onlara moral değerlerinin yükseltmesini ancak senle ben sağlayabiliriz seninle ben üzüntümüzü tutabiliriz engelleyebiliriz, ama bizim dışımızdaki insanların engelleyememiş olmasını olmasını biz onları kınıyamayız onların konumu senle benim konumumda değil onun için doğru bilgilerle ancak bu insanların endişelerini ortadan kaldırabiliriz. Bu bilgilere ihtiyacın var bu psikolojik savaşı Trabzonda yürüteceksin hatta Samsun a kadar Rize ye kadar uzatacaksın bu psikolojik savaşı kazanmak durumundayız bizim devletimiz esas Devletimiz bizden bu psikolijik savaşlarda görev almamızı istiyor bizden sadece istedikleri bu başka bişey istemiyor. Bu toplumu bilgilendirin toplum müthiş bir Türk milleti müthiş bir baskı altındadır emperyelist güçlerin emrindeki televizyonların gazetelerin emrinde olan gazetelerin yapmakta olduğu yoğun alçak psikolojik savaşın baskısı altındadır bunları onlar yapamaz bunu Genelkurmay başkanının yapacak hali yok Kara kuvvetleri komutanı yapamaz  bunu yapmak onların görevi değil bunu yapmak Ercüment’in Kemal’in görevi buda bilgiyle olur. Senin yanına bölge komutanızın ziyaret edecek olması devlet emridir. Senin bilmeden içine düşdüğün bir yanlışı düzeltmek içindir anladın mı. Aynen söylediklerim söyliyorsun Bölge komutanıma ve bunların devletimin kayıtlarına geçirmesini arzedeceksin” dediği görüşmesinin değişik yerlerinde Ercüment Ovalı’nın konuşmayı onaylar tarzda “tamam, evet,  tamam abi” şeklinde ifadeler kullandığı,

Kemal AYDIN’ın "Bizede verilmiş görevler var canım benim” dediği, Ercüment OVALı’nın “sağolansın” dediği, Kemal AYDIN ”Sormak istediğin bişey var mı sorabilirsin kızmadan söyliyecem” dediği, Ercüment OVALI’nın “Yok yok bu günlük bu kadar gerisi yarın” dediği,  

Yukarıya bir kısmı alınan iletişim tespit tutanaklarından Ergenekon Terör Örgütünün hücre yapılanmasının yöneticilerinden olan şüpheli Kemal Aydın’ın şüpheli Ercüment Ovalı’yı mesleki ve sosyal yönden örgütün amaçları doğrultusunda yönlendirdiği, şüpheliyi Trabzon’nun hatta Samsun’dan Rize’ye kadar hatta psikolijik savaşın sorumlusu olarak gördüğü, şüphelinin Kemal Aydın tarafından verilen talimat ve emirleri yerine getirmek için çaba gösterdiği, yapılan görüşmelerde şüpheli Kemal Aydın görüş, öneri ve talimatlarını onayladığı, mesleki ve sosyal konumuna uygun düşmeyecek şekilde şüpheli Kemal Aydın’ın emir ve talimatları doğrultusunda mesleki ve sosyal hayatına yön verdiği, şüpheli Kemal Aydın’ın bilgisi dışında davranışlarda bulunmaktan kaçındığı, özellikle devletin resmi bir kurumu olan MİT Trabzon Bölge Müdürlüğü ile yapacak olduğu görüşme öncesinde Kemal Aydın’a bilgi arzetmek zorunda hissettiği, bu görüşme sırasında şüpheli Kemal Aydın’ın şüpheli Ercüment Ovalı’ya neleri söylemesi, neleri söylememesi gerektiği defalarca vurgulayarak hatırlattığı, şüpheli tarafından MİT Trabzon Bölge Müdürlüğü ile yapılan görüşme sonrasında bir kısım bilgilerin şüpheli tarafından aktarılması nedeniyle ortaya çıkan durum karşısında şüpheli Kemal Aydın’ın çok sinirlendiği, dakikalarca telefonda bir üstün astına, bir amirin memuruna söyleyebileceği sözlerden daha ağır ifadeler kullanarak Ercüment Ovalı’yı suçlandığı, hatta ihanet içinde olduğunu söylediği, hatasını telafi etmesini, bunun yolunun da bir takım ziyaretlerde bulunmak için Trabzon’a gelen Bölge Komutanına durumu anlatıp, nedamet gösterdiğini, hata yaptığını ifade etmek olduğunu söylediği, 

TAPE NO: 6788’ de Kemal AYDIN’ın “Onlara şunu çok açık ve net söylüyoruz Genelkurmayın genel kurmay başkanlığının bilgisi olmadan hiçbir şey yapmam, Gelsinler konuş gelsinler kim gelirse gelsin şimdilik bir şey söylemiyorsun onlar gelsin. Eyvallah eyvallah şimdi çağırdıklarında da dersiniz ki ben falan yerin emri olmadan bilgisi olmadan hiçbir şey yapmam diyorsun anladın mı. Konuşuyoruz sonra şey yapıyoruz anladın mı. Yani onlara şunu çok net söylüyorsun genel kurmay başkanlığının bilgisi olmadan hiçbir şey onların emri olmadan onların izni olmadan hiçbir şeye evet deme. çok iyim devlet sahibiyiz dimdik ayaktayız. Yani bu uğurda yorulmak değil ölmek üzere and içtik söz verdik . bir de sen yanındaki adamları hep kontrol et onları kontrolünde tut. Temel Temel i falan. Şimdi sen tuttuğun sürece sen kontrol sende herşey sende sen tutacaksın onları tutacaksın başkalarının kullanmasını Türk milletinin aleyhine kullanmasını fırsat vermeyeceksin ne yapalım adamların niteliği bu ölçüsü o…..Sen bıraktığında başkaları alır. Şimdi sen bıraktığında başkaları alır ve döner bizim aleyhimize kullanırlar. Hiç boş bırakmıyorsun yani kontrolde tutuyorsun Temel i hiç bırakma şimdi Temel i bıraktın mı bizim düşman saflarına geçer alırlar talanları işte görüyorsun talan zaten bekliyorlar ki bir an evvel bırakasın yani, Şey yapsınlar da olsun diye işte milletvekilinden bilmem neyine kadar görüyorsun. Sen yaptığın işin yaptığın işi sana normal gelebilir sen kaldırabilirsin ama yaptığın işin dünya ölçeğinde insanlık ölçeğinde ne anlama geldiğinin ve bunun üzerine sen oraya hiç bakma ben bu ülkede ben bunu yapıyorsam herkesten yardım görürüm herkes bana yardım etmek mecburiyetindedir çünkü ben bu ülkenin kaderini değiştirecek bir iş yapıyorum dedin böyle bak hayır öyle değildi biz dedik ki bu ülke işgal edilmiş bu ülkenin bürokrasisini bu ülkenin siyasetini bu ülkenin iktisadi yapısını düşman güçler işgal ettiler o güç sahipleri o güç sahipleri falanların emrindeydi Tevrat a yemin etmişti onların hepsi hahamların yazdığı Tevrat a. Hala hala savaş devam ediyor yani bu savaş hala devam ediyor yani ondan vazgeçmiş değiller şimdi bu taraftan bugün o duyduğun teklif şimdi sana devlet gibi algıladığın devletin esası gibi algıladığın hadiseden istifade etmek istiyorlar. Onun için onlar gelsinler önemli değil anlatsınlar yalnız onlara hiçbir bilgi bak hiç onlara hiçbir sırrınla ilgili bilgi vermiyorsun,……. Hiç hislerine mağlup olmuyorsun duygusallık yok bizim bulunduğumuz konum duygusal olmayı asla gerektirmez, Tamam mı bizim olduğumuz yer asla duygusal olmayı gerektirmez….….O Temel e de uğra ona uğra. Uğradığında ağızlarına da sıç. Ha bu benim bazen terbiyesiz cümlelerimi de söyleyebilirsin lan Temel ağzına sıçılacak adamsınız de siz siz ne zaman adam olacaksınız ona de ki Temel e onlar gibi olanlara yav 3 kuruş 3 kuruşun maddenin hesabını yaparak adamlığınızdan istifa ediyorsunuz utanmıyor musunuz. Onlara bunu söyle yüzlerine söyle ben söylesem olmaz sen söyle sen söyleyebilirsin benim söyleme şansım yok anladın mı sen söyleyebilirsin” dediği, 

Yukarıya bir kısmı alınan görüşmelerden anlaşılacağı üzere Egenekon Terör Örgütünün yöneticilerinden olduğu değerlendirilen şüpheli Kemal Aydın’ın şüpheli Ercüment Ovalı’nın mesleki bir konuda MİT görevlileri ile yapacak olduğu görüşme öncesinde kendisine emir ve talimatlar verdiği, onlara neler söylemesi gerektiğini  “dersiniz ki ben falan yerin emri olmadan bilgisi olmadan hiçbir şey yapmam diyorsun anladın mı.” demek suretiyle açıkça ortaya koyduğu, konuşmanın bazı bölümlerinde şüpheli Kemal Aydın’ın “Onlara şunu çok açık ve net söylüyoruz Genelkurmayın genel kurmay başkanlığının bilgisi olmadan hiçbir şey yapmam” demek suretiyle kendisinin söylediği sözlerin legalleştirme çabası içinde olduğu, şüpheli Ercüment Ovalı’ya neler yapması gerektiğini örtülü konuşma teknikleri içinde yasal bir formata uydurmaya çalıştığı, esasen Türk Silahlı Kuvvetleri ile doğrudan ve dolaylı bağlantısı olmayan şüpheli Kemal Aydın’ın bu şekilde konuşarak muhtemel dinlemelere karşı kendisi ve muhataplarını korumaya çalıştığı, 

Öte yandan  şüpheli Ercüment Ovalı’nın görüşme yapacağı kişilerin Milli İstihbarat Teşkilatının elemanları olduğu, devletin özel bir kurumu olan MİT personeli ile yapılacak görüşmede  normal şartlarda karşı casusluk faaliyetine benzer bir faaliyet içerisine girmeye gerek olmadığı halde, “hiçbir sırrınla ilgili bilgi vermiyorsun” demek suretiyle niyetlerinin Ergenekon Terör Örgütünün amaçları doğrultusunda şüpheli Ercüment Ovalı’nın bilimsel çalışmaları hakkında Milli İstihbarat Teşkilatının ne düşündüğü öğrenmek olduğu,  Şüpheli Kemal Aydın’ın bu niyetini de TAPE 6774 de “onlarla konuşmaya gittiğinde şuna dikkat et sana ne soruyorlar özellikle onlar neyi konuşmak istiyorlar. Anladın mı neyi konuşmak istiyorlar ne soruyorlar daha ziyade onlar konuşsun sen dinle nedir istedikleri anladın mı” demek suretiyle açıkça ortaya koyduğu, 

Yine görüşme içeriklerinden şüpheli Ercüment Ovalı’nın kontrolünde, onunla birlikte hareket eden bir grup olduğunun anlaşıldığı, şüpheli Kemal Aydın’ın bu grup hakkında da şüpheli Ercüment’e talimatlar verdiği, ekibi ile yakından ilgilenmesi ve eleman kaybetmemesi konusunda telkinlerde bulunduğu, “bir de sen yanındaki adamları hep kontrol et onları kontrolünde tut. Temel Temel i falan. Şimdi sen tuttuğun sürece sen kontrol sende herşey sende sen tutacaksın onları tutacaksın” demek suretiyle ekibini koruması konusunda taktikler verdiği, grubun bir arada tutulmasına özel önem verdiği, bu konuda şüpheli Ercüment Ovalı’nın da hassasiyet göstermesini istediği, yine bu kapsamda TAPE NO: 6774’de Kemal Aydın’ ın “ekipten birini kopardılar şimdi” dediği, Ercüment Ovalı “Yok ya abi kopmadı o çocuk onu geri alacaz alacaz” demek suretiyle grubu bir arada tutmak için gayret gösterdiğini açıkça ifade ettiği, 

TAPE NO: 6791’de Ercüment OVALI'nın “abi inanılmaz keyifliyim bu gün resmen bayram günü”Kemal Aydın'ın  “Bu günü bayram ilan ediyoruz demekki birlikte” Ercüment Ovalı'nın ”Evet abi çünkü bundan sonra geleceği gösterdi bize” Kemal Aydın'ın  “Bundan sonra geleceği gösterdi değil mi” Ercüment Ovalı'nın “Evet evet abi askerlerin hazırdır abi” Kemal Aydın'ın  “Eyvallah”Ercüment Ovalı'nın “Zaten biz senin emrine hazırdık” Kemal Aydın'ın  “Benim emrime değil devletin emrine devletin” Ercüment Ovalı'nın “Abi bizim için devlet sensin” dediği, (Bu görüşme Meclis tarafından üniversitelerde türban yasağının kaldırılmasına ilişkin anayasa değişikliğinin Anayasa Mahkemesi tarafından iptal edildiği 5.6.2008 günü yapılan bir görüşmedir) 

Yukarıda bir kısmı alınan görüşmeden de anlaşılacağı üzere şüpheli Ercüment Ovalı’nın Ergenekon Terör Örgütünün yöneticilerinden olan şüpheli Kemal Aydın’a yaşı, akademik ve sosyal konumu ile bağdaşmayacak şekilde hiyerarşik olarak bağlantılı olduğu, kendisini Kemal Aydın’ın askeri olarak gördüğü, hatta daha da ileri giderek Kemal Aydın’ı devlet olarak gördüğü, şüpheli Kemal Aydın’ın bu duruma herhangi bir itirazı olmamakla birlikte muhtemel dinlemeye karşı görüşmeyi yasal çerçevede tutmak için “devlet” ifadesini kullandığı, 

TAPE NO; 6790’de Ercüment OVALI’nın yine Ergenekon Silahlı Terör Örgütüyöneticilerinden şüpheli Neriman Aydın ile yaptığı görüşme içeriğinden, görüşmenin şüpheli Kemal Aydın’ın talimatları doğrultusunda gerçekleştiği, şüpheli Ercüment’in ticari bir konuda şüpheli Neriman Aydın’dan yardım istediği, 

“Türkiye Artık Bizim Kontrolümüzde…” başlıklı (4) sayfadan oluşan bilgisayar çıktısının yapılan incelemesinde; Söz konusu doküman içeriğinde “Org. Yaşar BÜYÜKANIT” ile “RTE” olarak isimleri kodlanan kişiler arasındaki konuşmanın çözümü olarak anlaşıldığı,  Şemdilli iddianamesi, TSK’daki “Savaş Lordları” ve “BOP” konularının konuşulmuş gibi yazılı olduğu, “Ülkeye ihanet edenlerin icraatlarının her gün ortaya dökülmeye başladı, hainlerin yaptığı en küçük ihanet bile Kuvayi Milliye tarafından ortaya dökülecek ve gereği neyse o mutlaka yapılacaktır!”

En Milli kurumlarımızda kadrolaşmalar yapıldığı, bütün bu çalışmaları Kuvayı Milliye, hassasiyetle izliyor ve not ediyor.

Geçtiğimiz günlerde Kara Kuvvetleri Komutanımız Org. Yaşar BÜYÜKANIT Türkiyeli Tayyip ile bir görüşme yaptı. Bu önemli görüşmenin içeriği konusunda ise hiçbir açıklama yapılmamıştı. Bu önemli ve ani görüşmenin içeriği ile ilgili bana ulaştırılan bilgiyi aktaracağım” yazılarının bulunduğu ve metnin “KUVAYİ MİLLİYE ASLA UNUTMAZ… ASLA AFFETMEZ!” cümlesiyle biten yazıyı Kemal Aydın’dan alarak, psikolojik yıpratma ve dezenformasyon faaliyetleri kapsamında Trabzon AKP milletvekili Cevdet Erdöl ile MİT görevlilerine verdiği,

Tüm bu değerlendirmeler ışığında; şüpheli Ercüment Ovalı’nın Ergenekon Terör Örgütünün sivil hücre yapılanması içinde yönetici olan şüpheli Kemal Aydın ile hiyerarşik bağlantı içinde olduğu, örgütün amaçları doğrultusunda faaliyetlere katıldığı, örgüt yöneticisi Kemal Aydın’dan aldığı emir ve talimatlar doğrultusunda hareket ettiği, mesleki ve akademik kariyerini örgütün amaçları doğrultusunda kullandığı, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüadına Milli İstihbarat Teşkilatı Trabzon Bölge Müdürlüğü görevlilerinden bilgi almaya çalıştığı, yine şüpheli Kemal Aydın’ın emir ve talimatları ile Trabzon bölgesinde bir grubun başında yer aldığı ve bu grubu bir arada tutmak için çaba sarf ettiği, bu konuda örgüt yöneticisi şüpheli Kemal Aydın’dan talimatlar aldığı, grubu bir arada tutmak adına örgüt yöneticisi Kemal Aydın’a bir kısım taahhütlerde bulunduğu, şüpheli Kemal Aydın’ın emrinde olduğunu açıkça dile getirdiği, örgüt adına yapacağı ve yaptığı faaliyetler hakkında Kemal Aydın’a bilgiler verdiği anlaşılmıştır. 

Her ne kadar Şüpheli Ercüment Ovalı, örgüt yöneticisi olduğu değerlendirilen şüpheli Kemal Aydın’la olan yakın bağlantısını kabul etmekle birlikte bu ilişkinin Kemal Aydın’ın baba dostu ve dürüst bir insan olmasına bağlayarak suçlamaları ret etmiş ise de; yukarıda ayrıntılı olarak değerlendirilen her iki şüpheli arasında geçen telefon görüşmelerinden açıkça görüleceği üzerine, Ercüment Ovalı ile Kemal Aydın arasındaki ilişkinin bir aile dostluğu ilişkisinden çok ileri seviyede olduğu, görüşmeler sırasında şüpheli Kemal Aydın’ın şüpheli Ercüment’e kızdığı, kendisine görevler verdiği, özellikle MİT’le yapmış olduğu görüşme sırasında istediği gibi davranmadığı düşüncesiyle şüpheli Ercüment Ovalı’ya ağır sözler söylediği, ihanetle suçladığı, ne şekilde davranması, neler söylemesi gerektiği konusunda defalarda emir içerikli sözler söylediği, örgütün amaçları doğrultusunda şüpheli Ercüment’in mesleki ve sosyal hayatına yön verdiği, bu kapsamda şüpheli Ercüment Ovalı’nın örgüt yöneticisi şüpheli Kemal Aydın’a bilgiler sunmak zorunda hissetmesi birlikte değerlendirildiğinde kendi dalında akademik kariyer yapmış, profesör olmuş şüpheli Ercüment Ovalı’nın yaşı, akademik, mesleki ve sosyal konumu ile bağdaşmayan bu durumun her iki şüpheli arasındaki bağlantının bir geçmişe dayanan bir ailevi dostluktan öte bir hiyerarşik yapı içinde yönetici ve eleman ilişkisi olduğu, yönetici konumunda bulunan şüpheli Kemal Aydın’ın örgütün bilinen ve bilinmeyen faaliyetleri ile ilgili olarak  Ercüment Ovalı’yı yönlendirdiği, bu anlamda her iki şüphelinin Ergenekon Silahlı Terör Örgütüyapılanması içinde yer aldıkları, şüpheli Ercüment’in Kemal Aydın’a bağlı olarak örgütün amaçları doğrultusunda faaliyet gösterdiği, Şüpheli Ercüment OVALI'nın ERGENEKON TERÖR ÖRGÜTÜNÜN üyesi olduğu anlaşıldığından; 

Şüphelinin eylemine uyan TCK’nun 314/2 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 
54- Şüpheli Muhammet Murat AVAR

a-Savunmaları,

Emniyet beyanında; 

Milletin Sesi Gazetesi’nde muhabir olarak çalıştığını, 1980 yılında Erzurum ilinde doğduğunu, ilk orta ve liseyi Erzurum ilinde bitirdiğini, liseden sonra basın sektöründe çalıştığını, halen askere gitmediğini, tecilinin devam ettiğini, babasının vefat ettiğini, annesinin sağ olduğunu, aynı anne ve babadan olma üç kardeş olduklarını, pasaportunun bulunmadığını, bir defa Azerbaycan’a gittiğini, halen muhabirlikten aldığı para ile geçimini sağladığını, ayrıca annesinin maaşının olduğunu, başka gelirinin bulunmadığını, Anadolu Basın Kulübü ve Doğu Anadolu Basın Cemiyeti’ne üyeliğinin bulunduğunu, arkadaşı Kürşat adına kayıtlı 0538 270 57 68 numaralı hattı yaklaşık 2 yıldır kullandığını, bir dönem kullandığı ve kendi adına kayıtlı bir başka hattın da 0538 329 22 33 numaralı hat olduğunu ancak bu hattı bir dönem kullandıktan sonra kapattığını, başka kullandığı hattının bulunmadığını beyan etmiştir. 

Şüpheliye, 01.07.2008 günü yapılan operasyonlarda yakalanan şahısları tanıyıp tanımadığı, tanıyor ise aralarında ne tür bir ilişki olduğu yönünde soru sorulduğunda; Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN isimli şahısları 1 yıl kadar önce Ankara’da tanıdığını, O dönemde babasının Erzurum’da kanser tedavisi gördüğünü, Babasının iyileşme umudunun olmadığını doktorlar söyleyince bu hastalığın kök hücre tedavi yöntemiyle tedavi edilebileceklerini söylediklerini, kendisinin de bir araştırma yaptığını, Bunun dünyada belli başlı ülkelerde olduğunu ve maliyetinin yüksek olduğunu öğrendiğini, Daha sonra ülkemizde bu işi kim yapar diye arayışlara girdiğini ve Trabzon Karadeniz Teknik Üniversitesinde bu konuda çalışan Ercüment OVALI isimli bir doktorun olduğunu öğrendiğini, Ercüment OVALI’ ya ulaşabilmek için bu şahsı tanıyan insanları aramaya başladığını, Tanıdıkları vasıtasıyla Ercüment OVALI’ya ulaşabilecek kişi olarak Neriman AYDIN ve ağabeyi Kemal AYDIN’a ulaştığını, Neriman AYDIN’a ulaştığı an babasını kaybettiğini, 8-9 ay kadar önce Siyami YALÇIN ile Ankara’ya gittiklerinde Neriman AYDIN ve Kemal AYDIN’ın evlerine gidip 15 dakika kadar görüştüklerini, 


Şüpheliye 01.01.2008 günü saat 10.30 sıralarında Ayhan isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen; “o sırada yayın yapılmasının sakıncalı olduğu belirtilen kişiler ve olayın ne olduğu, kendisine getirilecek CD’nin ne olduğu, halkın uyarılmasından neyin kastedildiği” sorulduğunda: “Ayhan isimli şahıs Milletin Sesi Gazetesi’nin sahibi olan Ayhan KÖSEOĞLU isimli şahıs olduğunu, Erzurum’a gelen yabancı bazı misyonerler ile ilgili olarak duyum geldiğini, kendisinin de bunun ile ilgili olarak Ayhan ile görüştüğünü, Bu şahısların jandarma bölgesinde olduğunun haberi üzerine bu konuda bilgi alış verişi yaptıklarını, Kendisinin patronu olduğunu, Bu şekilde aralarında bilgi akışı olduğunu, kendisine bu haberi veren şahıslar CD’yi getirmediklerini,  Bu görüşmenin bu konu ile ilgili bir görüşme olduğu, şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 02.01.2008 günü saat 09.48 sıralarında Kürşat isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “mektup”un ne olduğu sorulduğunda:

“Kürşat ….? isimli şahısın arkadaşı olduğunu, Kendisini zaman zaman aradığını ama telefonuna cevap vermediğini, ve kendisine bir mektup gönderip bir kırgınlığının olup olmadığını sorduğunu, sonrasında Kürşat’ın telefonla kendisini ardığını ve mektubun ne olduğunu sorduğunu,  Bu telefonla ilgili bir görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 15.01.2008 günü saat 17.27 sıralarında Ahmet Erdem isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “ akşam yemeğine gitme” ile ilgili soru sorulduğunda: 

“Ahmet ERDEM isimli şahıs babasının arkadaşı olan bir şahıs olduğunu, Ahmet ERDEM’in şu an ne iş yaptığını hatırlayamadığını, Ahmet ERDEN’in kendisini yemeğe götüreceğini,  Bu konuyla ilgili yaptığı bir görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 16.01.2008 günü saat 18.16 sıralarında Oğuzhan isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “Komutanım bugün şey oldu işimiz düzeldi yarın şey yapıcaz haberi” ifadesi ile ilgili sorulduğunda;

“Kendisinin muhabir olarak çalıştığını, Asker ve polis olayları bültenleri getiren kişileri tanıdığını, Bu şahısında jandarma olayları bültenini getiren bir şahıs olduğunu, Bir olay ile ilgili olarak yaptığı görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 18.01.2008 günü saat 16.59 sıralarında A.E isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesi geçen “fotoğraflar ve akşamleyin çay içme ile ilgili olarak” soru sorulduğunda:

“Görüşmede geçen fotoğrafların eski Erzurum ili fotoğrafları olduğunu, Ahmet ERDEM’inde babasının arkadaşı olduğu, Kendisi ile zaman zaman görüşmelerinin olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 21.01.2008 günü saat 12.05 sıralarında Ahmet isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesi geçen “cezaevindeki üç kişinin açlık grevi ile ilgili yapılan haber ve o gün DTP’nin basın toplantısı yapmak istediği ve komutanın bundan haberinin olup olmadığına” ilişkin soru sorulduğunda;

“Ahmet …..?  İsimli şahıs jandarma da haber aldıkları kişilerden biri olduğunu, kendisinin muhabir olarak çalıştığı için bu şekilde polis ve jandarmada bazı dostlarının olduğu,  Bu kişiler aracılığı ile haber aldığını ve haber yaptığını, Bu konu ile ilgili görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 08.02.2008 günü saat 20.11 sıralarında Ahmet isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “çay içme ve dağda buluşma” ilgili olarak soru sorulduğunda;

“Bu şahıs Jandarmada askeri yetkili bir şahıs olduğunu, Komutanın Erzurum Palandöken dağında askeri yerleri olduğu, Buraya gideceğini söylemesi üzerine orada buluşmayı teklif ettiğini ve orada buluştuklarını, Bu konuyla ilgili bir görüşme olduğunu, Yeni bir kayak takımı aldığını ve ilgisini çekeceğini söylediğini, şey’in de bu olduğu” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 22.02.2008 günü saat 13.14 sıralarında Ahmet isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “iletilecek bilgi”, “bu bilginin internete verilmesi ve haberin içeriğine” ilişkin soru sorulduğunda;

“Ahmet isimli şahıs jandarmadan kendisine haber yazması için bilgi veren şahıslardan biri olduğu,  Erzurum’un Karayazı ilçesine bağlı Abdurrahman Köyünde bir terörist cenazesinin defnedildiğini, Halkın bu cenazeye ilgi göstermediği, sadece imam ve ölenin ailesinin katıldığı için  kendisinden haber yapmasını istediğini, Bu konuyla ilgili bir görüşme olduğu, şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 01.03.2008 günü saat 22.27 sıralarında Murat isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde Murat’ın “Bunlara yarın girecek misiniz?” diye sorduğu, şüphelinin de “öyle bir haber gelmedi.” “O zaman biz bir kaç üniversiteli arkadaşla konuştuk da” “bu yurt sever gençlik hareketine şey yapacaklar herhalde bunlar”, “tamam ha ne yapalım diyorsunuz” dediği, Murat’ın da “yarın gitcek misiniz gitmiycek misiniz diye” dediği, şüphelinin de “biz çağrılmadık abi”, “abi istiyorsan bir uğrarız” şeklinde konuşmaları üzerine bu telefon görüşmesini açıklaması istendiğinde:

“Görüşmenin konusunun Bir önce DTP genel başkan yardımcısının katıldığı il başkanlığı seçiminin haberini yaptıklarını, Murat isimli şahısın ya asker ya da polis olabileceğini, Bu şahısın kendisinden orada bulunan şahısların fotoğraflarını istediğini, Bunun ile alakalı bir görüşme olduğunu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 08.03.2008 günü saat 22.42 sıralarında Siyami isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “Balkanlar”, “PKK bağlantısı” ve “iptal ettirme” gibi konuların ne olduğu sorulduğunda: 

“Görüşme yaptığı şahısın Siyami YALÇIN isimli şahıs olduğu, Siyami YALÇIN’ın bazı şahısların ihale aldığını ve bu şahısların PKK’lı olduğunu söylediğini, kendisinin de PKK’lıların ihale alamayacağını söyledigini, bu olayı gerekli yerlere ileteceğini söyleyip onu teskin ettiği bir görüşme olduğu, ” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 15.03.2008 günü saat 22.20 sıralarında Kürşat isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesindeki konunun ne olduğu, konuştuğu kişiyi niçin “Erzurum Jandarma İstihbarat Şube Müdürü” olarak tanıttığı sorulduğunda:

“Kürşat isimli şahıs yukarıda izahını yaptığını söylediği, arkadaşı olan bir şahıs olduğu, Bir yakınının Tunceli Mazgirt ilçesinde jandarma tarafından yakalandığını ve niçin yakalandığını öğrenmesini istedigini, kendisininde tanıdıklarını aradığını ve bu şahsın neden yakalandığını öğrenmelerini rica ettiğini ve yaralama suçundan yakalandığını öğrendiğini, kendisinin de Kürşad’a haber verdiğini, Bu konu ile ilgili olduğunu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 27.03.2008 günü saat 05.44 sıralarında Siyami isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen Vezçi Çakmak’ın kim olduğu ve aralarındaki ilişkinin ne olduğu sorulduğunda: 
“Fevzi ÇAKMAK isimli şahıs Siyami ağabeynin arkadaşı olduğu, Bu şahsı tam olarak hatırlayamadığını, ama yakalamasının olduğunu bunu kendisinden öğrenmesini istediğini, bu konuyla ilgili bir konuşma olduğu” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 27.02.2008 günü saat 17.03 sıralarında Kadir isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “Enver isimli beden eğitimi dördüncü sınıfta okuyan bir öğrenci” ile ilgili yapılan telefon görüşmesinin içeriği sorulduğunda:

“Görüşmede ismi geçen Kadir isimli şahsın kendisinin hahasının oğlu olan Abdülkadir PİRİMOĞLU isimli şahsın olduğunu, Enver isimli şahsın üniversitede okuyan bir şahıs olduğunu, Bu şahsı babasından aşırı derecede fazla para istemesi nedeni ile ailesinin  kendisinden bu şahsı araştırmasını istediğini, Bu konu ile ilgili bir görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 01.02.2008 günü saat 12.18 sıralarında Siyami isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde Siyami’nin “Ne ediysen sen jandarmada akşama kadar” diye sorması üzerine şüphelinin de “abi bi iki ay sonrasına yatırım yapıyorum haber mabere yatırıyorum ondan sonra adamlarla diyaloğumu geliştiricem da uğramasan olmi hiç” “ben şimdi gidecem Cuma astsubayımla buluşmaya” dediği, Siyami’nin de “hadi bak da bana bi haber ver Murat” şeklindeki konuşmanın içeriği sorulduğunda:  

“kendisinin muhabir olarak çalıştığını, Emniyete ve Jandarmaya gitmediğinde bu şahıslardan haber alamayacağını, Bu nedenle ilişkilerini iyi tutmaya çalıştığını, bu konu ile ilgili görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 29.01.2008 günü saat 17.26 sıralarında Kürşat isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “şüphelinin Erzurum’un çeşitli ilçelerindeki kaymakamları tanıdığı ve kedisine ihalesiz iş temin etme konusunda kolaylık sağlayacakları konusunda söz verdikleri,  600–700 milyarlık iş verecekleri” hususlarına ilişkin soru sorulduğunda,

“Köylere hizmet götürme birliğinden bazı şahıslar kendisine ihale alıp almayacaklarını sorduğunu, kendisinin de araştıracağını söylediği, Ondan sonra bu görüşmenin böyle kaldığını, fakat bir araştırma yapmadığını, Bu görüşmelerinin de aşırı derecede abartılı olduğunu, Kürşat’ın gözünde nüfuzlarını güçlü göstermek için yaptıkları görüşmeler olduğu,  Böyle bir nüfuzunun olmadığı” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 05.03.2008 günü saat 00.16 sıralarında Gürsel isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “sözleşme ile üç tene adam alacağız da”, “şimdi benim askeriyeyle aram iyi ya onlarla diyalogum kesilmesin diye özel haber çalışıyorum” şeklindeki ifadelerle neyi kastettikleri sorulduğunda:

“Bu görüşmede Gürsel isimli arkadaşının kendisine TRT’ye eleman alınacağını haber verdiğini, bununla ilgili bir görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 04.03.2008 günü saat 21.13 sıralarında Ayhan isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde Ayhan’ın “…şey bak Genelkurmay açıklama yaptı son dakka” “bu Genelkurmaya yapılan şeyle ilgili onu indir yarın sür manşetten”, “Genelkurmay anlamsız hazırlığı olarak hedef yapılyo diyo Genelkurmay hani bugünkü partileri martileri eleştiri ..” “onları ... eleştirmiş internette minternette .... son dakka verildi yarın onu manşetten ver.” “gasteyide şeye ver askeriye ye gönder” şeklindeki konuşması ile neyi kastettiği sorulduğunda:

“Ayhan isimli patronunun kendisinin Genelkurmay’ın intermet sitesinden haberi almasını ve aynen haber yaparak askeriyeye göndermesini istediği, Bu konuyla alakalı bir görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 15.03.2008 günü saat 21.50 sıralarında Kürşat isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “damadın adı Yaşar tamam mı?, Yaşar’dan dolayı arıyor aramışlar damadı, arkadaşım de tamam mı?”, “bi öğren bakalım neymiş ona göre müdahale edelim” şeklindeki konuşma içeriği sorulduğunda:

“Tunceli Mazgirt’te meydana gelen yaralama olayı ile ilgili olarak yaptığı bir görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 27.03.2008 günü saat 13.03 sıralarında Ahmet Erdem isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde şüphelinin “Abi sana çok önemli bir müjde verim mi?” “başlama yazısı geldi” “şimdi ordayım” “şimdi burda.... yanına gelyorum” dediği, Ahmet’in “iyi hadi bakalım hayırlısı olsun” dediği sorulduğunda:

“TRT kurumuna başlama yazısıyla alakalı yaptığı bir görüşme olduğu ” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 29.01.2008 günü saat 16.03 sıralarında Siyami isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “ Polis Okulu”, “ihale” ve “sahte imam” ile ilgili bilgi vermesi istendiğinde:

“Görüşmeyi yaptığı günün yayımlamakta oldukları gazetede yayımlanmak üzere Erzurum Polis Okulu’ndan bir ihale ilanı geldiğini,  Bunu öğrenince ihale işleri takip ettiğini bildiği, Siyami YALÇIN’ı arayıp “Konuyla ilgilenir misin” diye sorduğunu, Kendisininde “Bakarız, nasıl alınacağını tam öğren” diye cevap verdğini,  Ancak işlem yoğunluğu nedeniyle bu konuda araştırma yapmadığını, Siyami YALÇIN’ın da bu ihaleye girmediği. Görüşmenin bu konuyla ilgili olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 09.03.2008 günü saat 19.37 sıralarında Erdal isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “petrol işi”, “mahalle başında bir silah”, “750 milyon değerindeki keleş fiyatı” gibi konular sorulduğunda: 
“Bu görüşmeyi Erzurum’da emlakçılık yapan ve çalıştığı gazeteye sık sık gelip giden soyadını bilmediği Erdal…? İsimli şahısla yaptığını, Erdal…? İsimli şahısla daha önce yaptığı görüşmelerde oturduğu mahallede aleni silah satışı yapıldığını, bunu haber yapmalarını istediğini, Görüşme yaptıkları gün de Erdal’ı telefonla arayıp “Abi yarın için manşetimiz yok, daha önce bana anlattığın konular hakkında bir araştırma yap, bunu haber yapalım” dediği” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 10.06.2008 günü saat 18.23 sıralarında Sakıp isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde şüphelinin “Abi yani telefonda çok açık konuşamıyorum biliyorsun” “netleştiriyoruz bi iki işinde problem çıkmış herhalde onlara yoğunlaşmış” “Ben dedim ki abi bi işimiz var bunu halledersek hepimiz düzlüğe çıkacağız sana ihtiyacım var dedim” “Ne dedi üstü kapalı olarak söyledi dedim ki abi bizim ordan Ankara, İstanbul’a legal olmayan yani legal olan bi çuvallar gidecek kamyonlan bunu nasıl ayarlarız dedi nerelerden geçmesi lazım dedi Erzurum’a kadar mı yoksa buraya kadar mı oraya kadar dedim dedi ki o konuyu halledecek şeyimiz var dedi durumumuz var” “önümüzdeki hafta abi bana haber verecek” dediği, Sakıp’ın “diğer mevzularla ilgili ne konuşmak istiyorsa otururlar kafa kafaya konuşurlar zaten” dediği, şüphelinin “bu pazar gidebilme ihtimali var pazar veya pazartesi” “pazar günü benim üniversite sınavım var” “pazartesi hafta içi olduğu için Gürsel abi ile konuşacam” dediğinin tespit edilmesi üzerine bu telefon görüşmesinin içeriğini açıklaması istendiğinde: 

“Görüşmeyi Erzurum’da pazarlamacılık yapan sahte imam lakaplı Sakıp…? isimli şahısla yaptağını, Görüşme yaptıkları şahıs toz şekerin fiyatının Van’da çok ucuz olduğunu “burada ucuz şeker alıp, götürüp batı bölgelerinde satalım” şeklinde teklifte bulunduğu, Sonuçta her ikisininde parası olmadığı için bu işi yapamadıklarını, İşin konuşmada kaldığını, Türkiye’deki her şeker fabrikasında toz şekerin çuvalı 89 YTL. Van’da ise 22 ABD doları olduğunu daha sonra öğrendiğini, Ancak bu şekerin Van’a nereden ve ne şekilde geldiğini bilmediğini, Görüşme yaptığı şahıs kendisine bu işi yapmak için teklifte bulunduğu ancak paralarının olmadığı için işi yapamadıklarını, Görüşme esnasında yanında biri olduğu için açık konuşamadığı için telefonla görüşmesi gerektiğini söylediği,” şeklinde cevap vermiştir. 

Şüpheliye 29.01.2008 günü saat 15.27 sıralarında Sema isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “yurtta kalan kızla ilgili gelişme olduğu, bunun telefonda anlatılamayacağı”na ilişkin konuşma hatırlatıldığında:

“Görüşmeyi Aşkale Gazetesi’nde çalışan Sema…? İsimli gazeteci  olan arkadaşıyla   yaptığını,  Sema…?’nın  geçirdiği rahatsızlık nedeniyle hastanede yattığı sırada daha önce yurtta kalan 14-15 yaşlarındaki bir kız çocuğun okula gitmediğinden bahsettiğini ve bukonuyu takip etkesini söylediğini, Konuyla ilgili araştırma yaptığını ve bahsedilen kızı bulduğunu, Bu kızın okula gitmediğini ve gençlerle gezdiğini öğrendiğini, bu konuyu  Sema isimli şahsa anlatmak için yüz yüze konuşmak istediğini,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 08.02.2008 günü saat 12.41 sıralarında Ayhan isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen şüphelinin “he bide senle görüşeceğim konu telefonla konuşulmayacak kadar çok önemli sabah bi haberdeydim” “bunu nasıl yaparız diye epey bi isim var bi çoğunu sen tanıyorsun bağlantılar falan derin akşama doğru özel bi vakit ayırda konuşalım onu” dediğiniz, Ayhan’ın da “Tamam onu o zaman Pazartesi manşet yaparız eğer sağlam haberse” dediğinin tespit edilmesi üzerine bu hususun sorulması üzerine: 

“Görüşmeyi patronu olan Ayhan Köseoğlu ile yaptığını, kendisinin yaptığı bir haberin kendi çalıştığı gazetede yayımlanmadan başka bir gazetede yayımlandığını gördüğünü, bunun için sitem edip patronuyla görüşmek istediğini, Bu konuyla ilgili görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 08.02.2008 günü saat 13.37 sıralarında Y.A isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen şüphelinin “ne zaman geliyorsun” dediği, Y.A’in “ne oldu hayırdır pazartesi gelcem”, “ne oldu söyle söyle.. söyle” dediği, şüphelinin “yok yok telefonda olmaz ben seni arayım biraz sonra” dediği, Yüksel’in “ne hakkında” dediği, şüphelinin “benimle ilgili” dediğinin tespit edilmesi üzerine bu telefon görüşmesinin içeriği sorulduğunda: 

“Görüşmeyi Erzurum’da inşaat ve emlakçılık yapan Yüksel Aktaş ile yaptığını, Borç para isteyeceğini, bunu da yüz yüze görüşerek yapmak istediğini, Bununla ilgili görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 11.03.2008 günü saat 11.12 sıralarında Siyami isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde Siyami’nin “bir gelişme var mı”, “tamam bir gelişme oldu mu bana bilgi aktarırsan sevinirim” dediği tespit edilmesi üzerine:

“Görüşmeyi Siyami Yalçın ile yaptığını,  Halı saha maçı yapacaklarını ve adam toparlamaya çalıştıklarını, Bununla ilgili görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 11.03.2008 günü saat 11.52 sıralarında Siyami isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde şüphelinin “bi abimle çay içmeye gelecez uygun” dediği, Siyami’nin “tamam başka bir yerlerde görüşek burası müsait değil”  dediği, şüphelinin “tamam abi bi yarım saat sonra şey yaparız döneriz sana” dediğinin tespit edilmesi üzerine bu husus sorulduğunda: 

“Görüşme esnasında kendisinin yanında amcasının oğlu olan ve Siyami Yalçın’ın asker arkadaşı olan Selçuk Avar’ın yanında olduğu, Selçuk Avar ile birlikte Siyami YALÇIN’ın yanına gitmek istediklerini, Ancak o sırada başka bir yerde misafir olarak bulunduğunu ve kendilerini misafir olarak kabul edemeyeceğini söylediğini, Bununla ilgili görüşme olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 16.03.2008 günü saat 19.43 sıralarında A.E isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde şüphelinin “abi Yüksel’den konuştum”, “Yüksellen Yüksel pazartesi günü öğleden sonra bi şeyleri yapyor ..... Ayhan’dan da konuştum Ayhan da yarın akşam Yakup bun yanına dedi perşembe günü gelcem bi bakım Yakup ne diyor dedi ben dedi biraz daha .... bekleyim canım çok sıkındı Ahmet abiye karşı onları bu hafta biticek sen ne yapyorsun” dediğinin tespit edilmesi üzerine soru sorulduğda: 

“Görüşmeyi babasının arkadaşı olan A.E ile yaptığını, Patronunun kardeşi olan Yakup Köseoğlu, A.E’den borç para alıp zamanında ödeyemediğini, Görüşmenin bununla ilgili olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye 23.03.2008 günü saat 19.11 sıralarında A.E isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde şüphelinin Ahmet’in “tamam ben orya bi gelim ondan sonra beraber bi görüşmemiz lazım senden” dediği, şüphelinin “tamam abi” dediği tespit edilmesi üzerine sorulan soruya: 

“Görüşmede ismi geçen Deniz…?’in kendisinin kız arkadaşı oldğu, Yakup Köseoğlu ile ilgili yaptığı bir görüşme olduğu.” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye ikametinde yapılan aramalarda Murat Dikkaş ve Hakan Erdem isimlerine düzenlenmiş kartvizitler bulunması üzerine isimleri geçen şahısları tanıyıp tanımadığı, tanıyor ise aralarında ne tür ilişki olduğu sorulduğunda:

“Murat DİKKAŞ’ın Erzurum Orduevi Müdürü iken geçen yıl Ankara’ya tayin olduğunu, Orduevine gittikleri için kendisiyle görüştünü, kendisinin gazeteci olduğu için aldığı kartvizitlerden birisi olduğu, Hakan ERDEM’in Ankara’da avukat olduğu ve ailece görüştüğü bir kişi  olduğu”  şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye ikametinde yapılan aramalarda Ahmet Fatih Işık ve Ertan Karataş isimli şahıslara ait nüfus cüzdanı fotokopiler bulunması üzerine bu şahısları tanıyıp tanımadığı, tanıyor ise aralarında ne tür bir ilişki olduğu sorulduğunda:

“Ahmet Fatih IŞIK’ın MSB Erzurum İç Tedarik Bölge Başkanlığında sivil memur olarak çalıştığı, Ertan KARATAŞ isimli şahısında  aynı yerden emekli olduğunu, Her iki şahısında kışın palandöken Gondıl Life hizmetlerinden ücretsiz faydalanmak amacıyla ücretsiz kart çıkartması için kendisine kimlik fotokopilerini verdiklerini, Bu fotokopilerinde evinde bulunduğunu” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye ikametinde yapılan aramalarda 03.11.2004 tarihli DYP il merkezi Başkanlığı’na hitaben 12 Mart mesajı analiz gazetesi ibareli 25 milyon liralık fatura bulunması üzerine bu faturanın içeriği hakkındaki bilgisi sorulduğunda:

“Seçim döneminde çıkarılan Analiz Gazetesinde yayımlanmak üzere DYP’nin İl Başkanlığı seçim reklamı verdiğini,  Bu ilanla ilgili fatura olduğu,” şeklinde cevap vermiştir.

 Şüpheliye ikametinde yapılan aramalarda el yazısı ile yazılmış, isimler ve telefon numaraları bulunan A4 kağıdı bulunarak el konulması üzerine bu notta M. Şener ve Mit isimleri ve telefon numaralarının yazılı olduğunun görülmesi üzerine bu isimlerin kimler olduğu ve bu şahıslarla ne sıklıkla, ne tür konularda görüştüğü sorulduğunda:

“Mehmet ŞENER’in palandöken gazetesinin sahibi olduğu, kendiside gazeteci olduğu için Erzurum MİT Bölge Başkanlığının da numarasının yazılı olduğunu,” şeklinde cevap vermiştir.

Şüpheliye ikametinde yapılan aramalarda ele geçirilen ajanda içerisindeki bir sayfada incil dağıtılan Erzurum’daki merkez kültür sarayı, eks, esrar gibi uyuşturucu maddelerin Erzurum’daki dağılım yeri fasıl eğlence merkezi gibi notlar olduğunun tespit edilmesi üzerine kendisinin bu bilgileri nereden aldığı ve bu konuların içeriği konusundaki açıklayıcı ifadesi sorulduğunda:

“Haber değeri taşıyan ajandasına aldığı çok eski notlar olduğu, ” şeklinde cevap vermiştir.

Savcılık beyanında;

NERİMAN AYDIN ve KEMAL AYDIN'ı babasının tedavisi için ERCÜMENT OVALI denilen profesöre tedavi olmak amacıyla Erzurum'da AHMET ERDEM diye bir arkadaşının tavsiyesi ile gittiğini, daha sonra babasının öldüğünü, her hangi bir tedavi olmadığını, Erzurum'da Milletin Sesi isimli gazetenin muhabiri olduğunu, aynı zamanda da son olarak TRT'de işe başladığını, ancak gözaltına alındığını, şu anda gözaltında bulunan şüphelilerden SİYAMİ YALÇIN'ı tanıdığını, SİYAMİ YALÇIN’ın Erzurum'da önceleri ticaret yaptığını, iflas ettiğini, daha sonra mütahatlik yapmaya başladığını, Ankara'ya gittiklerinde NERİMAN AYDIN'ın yanına birlikte uğradıklarını, kendisi ile o zaman tanıştığını, SİYAMİ'yi NERİMAN AYDIN ile kendisinin tanıştırdığını, tanışma olayının geçen yıl bu aylarda olduğunu Ergenekon soruşturması kapsamında gözaltına alınan şüphelilerden kimse ile tanışmadığını, ancak şu anda KEMAL AYDIN, NERİMAN AYDIN, SİYAMİ YALÇIN ile tanışıyor olduğunu, ERCÜMENT OVALI ile tanışmadan babasının öldüğünü beyan etmiştir. 

AHMET ERDEM’in Erzurum Kolordu Komutanlığında görevli yarbay olduğunu, kendisi ile bir yıldır tanıştıklarını, muhabir olduğu için akraditasyon işlemleri sırasında tanıştıklarını, zaman zaman görüşüyor olduklarını, ara sıra eşi ile beraber kendilerine yemeğe geldiklerini, 

KÜRŞAT'ın soyadını bilmediğini, Ankara'da ikamet ettiğini, Bolu yolunda benzinliği olduğunu, kışın Palandöken dağlarına kayak kaymaya geldiğini, kendisi ile orada tanıştıklarını, 

OĞUZHAN isimli şahıs Erzurum İl jandarma komutanlığında görevli, valiliğe haber bültenlerini getiren görevli şahıs olduğunu, kendisinden haber aldığını, kendisinden aldığı haberleri gazetelere verdiğini, 

YÜKSEL ALTAŞ’ın MSB'de görevli iç tedarikçi subay olduğunu, gazetelerindeki stajerin amcası olduğunu, oradan tanıştıklarını, rütbesinin yarbay olduğunu,

ERDAL’ın Erzurum'da emlakçılık yapan birisi olduğunu, kendisinin "750 keleş" şeklindeki görüşmede keleş satan adamı haber yapmak için ERDAL denilen şahıs ile görüştüğünü, soyadını bilmediğini, gazeteye gelip gittiğini beyan etmiştir. 

6985 numaralı tape sorulduğunda; 

“Tapedeki 6-7 tirilyonluk ihale konusunun, bir yolsuzluk iddiasınun olduğu, kendisinin yanında arkadaşlarının olduğu telefonda konuşamayacağını söylediğini, gizli bir konunun olmadığı,” şeklinde beyanda bulunmuştur. 

 6986 numaralı tape sorulduğunda; 

"Bir şey sormada pazartesi günü kolordu komutanı bizde" şeklindeki sözlerin kendisine ait olduğunu, Niçin böyle söylediğini hatırlamadığını, Ancak kendisinin komutandan randevu aldığını, Onunla buluşmaya gideceğini, Arkadaşı olan SİYAMİ'ye öyle söylediğini, O kolordu komutanın adının NEJAT BEK olduğu, O kelimenin ağzından neden çıktığını bilemediğini, Burada başka birşeyin kastedilmediğini, kendisinin de kolordu komutanıyla bir tanışıklığının olmadığı,” şeklinde beyanda bulunmuştur. 

6987 numaralı tape sorulduğunda:

“TRT'de işe gireceğini, Onun ile alakalı olduğunu, görüşmedeki KÜRŞAT isimli şahsın Diyarbakır ve Elazığ'dan canlı hayvan aldığını, kendisine Tunceli Elmalı'da tanıdığının olup olmadığını sorduğunu, kendisinin de tanıdık bulabileceğini söylediği, Bir tanıdığının gözaltına alındığını söylediği, YAŞAR diye birinden bahsettiğini, Neden alındığını sorduğu. Kendisinin de bunu öğrenip bildirdiğini, ALİ OSMAN KILIÇ'ı hatırlamadığını, kendisine damadın arkadaşı olduğunu söylemesini söylediğini,  kendisinin de tamam dediğini, Ancak kimseyi aramadığı,” şeklinde beyanda bulunmuştur.

6989 numaralı tape sorulduğunda;

“Bu telefonun AHMET KAVRUCUK isimli bir binbaşıya ait olduğunu, Ona sorduğunu, Onun da arayıp kendisine bilgi verdiği, “benim başım ile beraber” bu adamın bırakılması konusunda demi’den kasıt benim başımın üstünde, ben bu işi yaparım ilgilenirim demektir, görüşmenin devamında "ulan ordaki karakolda iki rütbeliyi, buna doğru düzgün talimat verebilir mi" şeklindeki konuşmasına "tabi canım tabi, endişe etme" diye cevap vererek  bu konu ile ilgileneceğini söylediğini,” şeklinde beyanda bulunmuştur.

6999 numaralı tape sorulduğunda; 

“Bu görüşmeyi SAKIP GÜNEY isimli şahıs ile yaptığını, Konuşmada geçen illegal çuvaldan kasıtın kendisine Van'da şekerin ucuz olduğunu ve Ankara'da bunun 80–90 milyona satıldığını söylediğini, Van'dan Ankara'ya şeker götürülmesini teklif ettiğini, kendisinin de çok para lazım olacağını düşündüğünden kabul etmediğini,” şeklinde beyanda bulunmuştur.

Sorgu beyanında;

Şüphelilerinden Kemal Aydın ile, muhabir olması sebebiyle tanıştığını Erzurum 9. Kolordu Komutanlığında çalışan Yarbay Ahmet Erdem vasıtasıyla tanıştığını, babasının kanser hastası olduğundan ümitsiz bir duruma gelince, bu konuya Ahmet Erdem'e açtığını, O da kendisine bir tanıdığı olan Kemal Aydın'ın tanıdığı Ercüment Ovalı diye bir profesörü tavsiye ettiğini, Ercüment Ovalı'ya ulaşmak için Kemal Aydın'la tanıştığını, ancak Ercüment Ovalı'nın bu konudaki bizden talep edeceği fiyat konusunu Kemal Aydın vasıtasıyla belirme aşamasında babasını kayıp ettiğini, bu arada Kemal Aydın’ın kendisine açıp başsağlığı dilediğini, ondan sonra samimiyetlerinin geliştiğini, daha sonra kendisi ile Ankara gittiğinde telefon açtığında görüştüğünü, bu arada samimiyetlerinin ilerlediğini, Siyami'yi de kendisinin tanıştırdığını savunmuştur. 

b-Elde Edilen Dokümanlar, 

1. Ev Aramasında Elde Edilen Dökümanlar:

Şüpheli Muhammed Murat AVAR’ın yakalanması amacı ile 01.07.2008 günü Saat: 07.00 Erzurum İli, Merkez, Aşağımumcu Mahallesi, Milli Egemenlik Caddesi Özdoğu Kent Yapı Koop. C4 63/1 Dadaşke nt adresine gelinmiş ve şüpheli yakalanarak gözaltına alınmış, şahsın ikametinde yapılan aramada;

-(1) adet yazarının Erdal ŞİMŞEK olduğu İSTİHBARAT Servislerinde Beyin Yıkama Operasyonları isimli -185- sayfalık kitap,

-(1) adet yazarının Aycan ALP olduğu MİSAKÇILAR isimli -239- sayfalık kitap,

-(1) adet Ertan KARATAŞ adına düzenlenmiş T 07 No:513715 seri numaralı nüfus cüzdanı fotokopisi,

-(1) adet Ahmet Fatih KARATAŞ adına düzenlenmiş Z09 No:372874 seri numaralı nüfus cüzdanı fotokopisi,

-(1) adet Murat DİKKAŞ İstihbarat Albayı adına düzenlenmiş kartvizit,

-(1) adet Hakan ERDEM Avukat adına düzenlenmiş kartvizit,

-(1) adet üzerinde Flexo ampul yazılı içeriğinde çeşitli haber yazılarının olduğu küçük ajanda,

-(1) adet 03/11/2004 tarihli üzerinde DYP merkez İlçe Başkanlığı ERZURUM, Malın cinsi bölümünde 12 Mart mesajı Analiz Gazetesi yazılı, bedeli 25 YTL olan fatura,

-(1) adet arkalı önlü toplam 46 adet çeşitli isim ve telefon listesinin olduğu A4 kağıdı,

-(1) adet üzerinde Ekbiç yazılı içeriğinde çeşitli isim, telefon numaralarının ve haberlerin bulunduğu kahverengi ajanda,

-(1) adet İnsan Hakları “Haksızlığa” Uğruyor başlıklı içeriğinde, Sırpların Bosnalılara uyguladıkları soykırımın olduğu 6 sayfalık metin ve metnin son sayfasının arka kısmında el yazısı ile yazılmış 29 adet isim ve telefon numaralarının olduğu,

-(1) adet M. Murat AVAR adına düzenlenmiş Erzurum Üçüncü noterliğinden alınmış 683313 sıra numaralı ve 14.16 YTL bedelli noterlik makbuzu,

-(1) adet M. Murat AVAR adına düzenlenmiş Erzurum Üçüncü noterliğinden alınmış 683312 sıra numaralı ve 15.12 YTL bedelli noterlik makbuzu,

-(9) adet kime ait olduğu belirlenemeyen vesikalık fotoğraf,

-(21) adet değişik kişi ve yerlere ait kartvizitler,

-(1) adet Azro ibareli içeriğinde paranın bize takas şekli ve silah ruhsatları içişleri bakanlığı yazılı küçük not kağıdı,

-(1) adet Jandarma-Mit-Kolordu yazıları bulunan not kâğıdı ele geçirilerek el konulmuştur.

Şüpheli Muhammed Murat AVAR’ın  TWINMOS marka flash bellek içersinde, “ERZURUM RAPOR.doc” isimli word dosyası olduğu, bu dosya içeriğinde ise;


Söz konusu belgede;


“Bu çalışma değerli üyelerimizin isteği üzerine hazırlanmıştır. Algıladığım kadarıyla yeni arkadaşlarımıza fikir vermesi istenmektedir. Benim yaklaşık iki ay boyunca yaptığım çalışmaların özeti denebilir. İstenen raporlardan yirmi dört ile ilgili olanı da PPT formatında hazırlanarak bilginize sunulmuştur. Dünya barışına katkıda bulunması temennisi ile… Dr. ISU”


“Erzurum’a geleli birkaç ay oldu. Hem mesleğimin vermiş olduğu avantajlar, hem de IM’in ( İsa Mesih) yardımlarıyla güzel başlangıçlar yaptık, ve eminim bir çok kişiye daha mesajımızı ulaştıracağız.”


“Hemen Laleli’ye N.B. oglunun (nerim bitlislioğlu subay) maka... gittim. (Laleli askeri birlik) Mr. C.’un selamını söyledim. Beni çok iyi karşıladı. Mesaisinin bitmesine az kalmıştı. Kapıyı kapattı, sonra da telefonun fişini çekti. Güzel bir sohbet oldu. Ona IM’in mesajları ve bu kapsamda bize düşenlerin neler olması gerektiğini anlattım”


“Nalanlar da toplandık, küçük bir o kadarda sevimli ‘home-church’ daha yapılacak çok şey var. Burada iyi bir performans yakalayabilirsek hem asya hem de orta doğu’ya aktaracak önemli tecrübelerimiz olacak. Z. Hemşire de benim gibi erken gelmişti. İyi bir prtstn (PROTESTAN) olacak. Bana IM’yi tanıdıktan sonra içini nasıl bir huzurun kapladığını bunda da IM’nin büyük payı olduğunu söyledi.”


“Özdemir hocanın selamıyla bir öğrenci geldi. Pingollu, parlak, çalışkan biri. Babasını askerler vurmuş, hayatta yalnız kalmak onu çok etkilemiş, hiçbir şaya inancı kalmamış, tek isteği iyi bir hukukçu olmak. Kültür Sarayı (cumhuriyet caddesinde büyük bir kitap mağazası sahipleri, ermeni olduğu söylentileri bulunmaktadır)’na bir kartla gönderdim. Burs vereceğiz. Akşamda toplantımıza gelecek. Onun için bazı kitaplar hazırladım. Bakalım nasıl tepki verecek.”


“A. Malcok ile buluştuk çok ilginç biri, biraz çıkarcı. Beni tanıyınca ‘Ben sadece Afrika’ya Dr. gönderiyorlar sanıyordum’ dedi. Burada okuduğumu Hıristiyanlıkla sonradan tanıştığımı ve IM’nin mesajlarıyla bu noktaya kadar geldiğimi öğrenince daha da şaşırdı. Beni ilgi ile dinledi, sorular sordu, sanki sınavdaydım. Verdiğim CD’leri ve kitabı inceleyeceğini söyledi. Aslen göçmenmiş. Oda asıl dinine dönecek eminim.”


“Bugün çok yoruldum. IM’in verdiği güç olmasa ayakta duramam. 100’den fazla hasta bakmışımdır. Akşam Cem Bey’de (CEM ÇİL DR. CEMİL ÇİL’İN OĞLU. ESKİ TRT BÖLGE MÜDÜRÜ ADNAN VANGÖLÜ’NÜN DAMADI. ADNAN VANGÖLÜ ROTARY ÜYESİDİR)gelmişti. Ne zamandır görünmüyordu. Korkuyormuş. ‘Sen buranın yerlisisin. Sana atalarının öcünü alma fırsatı veriyoruz. Kıymetini bilmiyorsun’ diyince çok üzüldü. Elinden geleni yapacağını söyledi. Senedi için borç verdik. İşini büyütecek, yanında çalışacakları da biz seçiyoruz.”


“Bugün bende bir şey yok. Meryem beni çok rahatlattı. Bugün Cafe’de bir teğmen ile tanışmışlar. Teğmen çok acemi, daha ilk günden Meryem’e aşık olmuş. Öl dese ölecek. Bakalım onun gibi düşünmeye de başlayacak mı? Aşk ne büyük bir silah ve güç.Tanrı Meryem’i bu iş için yaratmış olmalı.”


“Günlerdir yazamıyorum. Fırsat olmuyor. Bizim aşıklar işi ilerletti, evlenmek istiyormuş, Meryem ile birlikte geldiler. Ona durumu açıkladım. Evlenirlerse işinden olabileceğini ona orada çok ihtiyacımız olduğunu ne zaman isterse Meryem’i görebileceğini söyledim. Delikanlı kararsız. Ama bizim avucumuzda onun sayesinde çok kişiyi de tanıma fırsatı bulduk. Herkesin ihtiyaçları farklı, beni iyi bir Milliyetçi olarak biliyorlar.”


“Bizim aşık sonunda sözünde durdu. Bugün bir üst devresini getirdi. Kurnaz biri. Pek güven vermedi. Ama biz yine de onu davet ettik. Doküman istedi. CD ler de istedi verdik. Ama bilgisayarı yokmuş, yarın için lap topumu istedi. Kıramadım, umarım CD ler işe yarar”


Şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.


b. Siyami YALÇIN isimli şahsa ait, Kingston marka flaş bellek üzerinde yapılan incelemede “RAPOR. DOC” isimli dosya içeriği incelendiğinde Erzurum ili ve ilçeleri ile ilgili olarak detaylı bir şekilde rapor yazıldığı, yeraltı zenginlikleri, sosyal yapı ve arkeolojik alanların ifade edildiği, 


Söz konusu belgede;


“Erzurum, konumu itibariyle, Türkiye Cumhuriyeti Devletinin Doğu’dan gelebilecek tehlikelere karşı savunma yapacağı tek ve en önemli merkezdir. Bu durumu en iyi bilen Almanlar, son yıllarda Erzurum’da önemli faaliyetlerin altına başkalarının ismiyle imzalarını atmaktadırlar. Bu isimlerin başında K. ailesi ve Y.K.’dır. Y.K. Erzurum’un tanınan simalarından olup korku ile birlikte saygı duyulan bir isimdir. Tahminlere göre 20 Milyon Dolarlık serveti bulunan aile Petrol, Gıda, Turizm ve inşaat sektöründe faaliyet gösteren ticaret ile uğraşmaktadır. Aynı zamanda Federal Almanya’nın Fahri Konsolosu olan Y.K., özellikle Erzurum’un İspir İlçesi başta olmak üzere bir çok yerde arazi satın almaktadır. Osmanlı İmparatorluğu döneminde Erzurum’da Büyükelçiliği bulunan Almanya, Erzurum’u doğu’ya açılan pencere olarak yeniden görmeye başlamış durumdadır. Ticaret alanında Erzurum’a sürekli Almanya’dan birileri gelerek, belli kişilere seminer ve konferans vermektedirler. İklim bakımından Erzurum’da sanayinin gelişme olasılığının çok zor olduğunun bilinmesine karşın Y.K., Alman teknolojisi ve sanayisi sayesinde Erzurum’un kalkınacağı konusunda çalışmalar yapmaktadır. Nedir bu çalışmalar: Erzurum’da bulunan sanayi kuruluşları Almanlar tarafından gezdirilmekte ve öneriler verilmekte.


Y. K. 2005 yılından itibaren Türkiye’nin en kaliteli içme sularından olan, Askeri alan içerisinde yer alan PAŞAPINARI kaynak suyunun bulunduğu alanı satın almak için Genelkurmay Başkanlığı nezdinde girişimlerde bulundu. Yaklaşık 2 yıl boyunca vermiş olduğu mücadele kendi çıkarına sonuçlanmadığından, gözünü DUMLU BABA suyuna gözünü dikti. DUMLU BABA suyu Hıristiyan inancına göre de oldukça önemli bir yerde bulunmaktadır. Hıristiyanların Kutsal kitabı olan İncil’de FIRAT suyunun Cennet’ten çıktığı yazmaktadır. Fırat suyunun da çıkış noktası olarak DUMLU BABA suyunun bulunduğu yer,  3200 metre yüksekliğinde Erzurum’a 20 Km. uzaklıktadır. Yılmaz Kuşkay Almanlar ile birlikte temmuz ayında Erzurum İl Genel Meclisi’nden bu suyu işletmek için kiralamak istediğini bir dilekçe ile Erzurum Valiliği’ne başvurdu. İl Genel Meclislide bu suyun kiralanması konusunda karar aldı ve ihaleye çıkardı. Yurt içi ve yurt dışından toplam 7 firma teklif verdi. Y.K. Alman ortakları ile birlikte bu yeri 1 Milyon YTL karşılığında 49 yıllığına kiraladı.” Şeklinde bilgilerin yeraldığı,


c. “STRATEJİK NOKTALARA YABANCI AKINI AŞKALE” başlığı altında;
“Yeraltı zenginlikleri bakımından çok zengin bir yer olan Aşkale, son yıllarda Yahudi sermayenin Doğu Anadolu Bölgesi’nde en uğrak yeri konumundadır. Denizli Menşeli İdea Enerji yaklaşık 30 Milyon dolarlık yatırımla Hidroelektrik santrali kuruyor. Yahudi asıllı Ukrayna Firması ise yaklaşık 40 Milyon dolarlık yatırımla Manyezit Madenini hizmete açıyor. Kod adı Onur olan bir kişi 300 Bin YTL değerindeki araziye nakit olarak 2.5 Milyon Dolar teklif ediyor. Yapılan araştırmalar da, bu kişi İsrail’in İstanbul Başkonsolosluğunda çalıştığı öğrenildi. Konu ile ilgili detaylar MİT ve Dışişleri Bakanlığı’nda mevcuttur”,

CEMAATLER başlığı altında; Erzurum’da, güç tamamıyla cemaatlerin elindedir. Atatürk Üniversitesi, Emniyet Müdürlüğü, Belediyeler, Kamu kuruluşları ve özel sektörde söz cemaatlerdedir. Erzurum’da Nur Cemaati Fethullahçılar ve Kırkıncılar olarak iki guruptadır. Sağlıktan eğitime kadar, tüm alanlarda söz bu iki guruptadır. Bu gurupları Sağlık Bakanı R. A.’ında mensubu olduğu Nakşibendi Tarikatının Menzilciler gurubu izlemektedir. Fethullahçılara ait önde gelen kurumlar ise Özel Aziziye Koleji, Şifa Hastanesi, İstiklal Eğitim Kurumları, Düzgün Marketler Zinciri, Özdemir İnşaat ve Sadakat Ltd. bulunmaktadır. Sadece bu kurumların maddi değeri 100-200 Milyon Dolardır. Aslen Erzurumlu olmayan ve Arap olan Fethullah Gülen, cemaatine mensup 500’ün üzerinde öğretim görevlisi Atatürk Üniversitesinde görev yapmaktadır.  Fethullahçılara ait yaklaşık 300 öğrenci evi ve yurt bulunmakta. Gücünü sonuna kadar hissettiren Gülen Cemaati  Erzurum siyasetinde son derece etkilidir. Her partiden mutlaka en az 2 aday bu cemaatin üyesidir. Fethullahçılar son zamanlarda Pulur Köy Enstitüsüne ait Ilıca ilçesindeki 100 dönümlük araziyi almak için büyük uğraş vermektedir. Nur Cemaatine ait bir diğer gurup ise Mehmet Kırkıncı’nın liderliğindeki Kırkıncı Cemaati. Sayıları 80-100 binleri bulan taraftarı olan bu cemaat, ağırlıklı olarak eğitim ve ticaret alanlarında hizmet vermektedirler. Milletvekili M. G., Mehmet Kırkıncı sayesinde AKP MKYK üyesi olmuştur. Cemaatin Ankara’da tüm işlerini Milletvekili Gülyurt görmektedir.

Kırkıncı Cemaatinde son yıllarda Kürtlerin artışı görülmektedir.  Mehmet Kırkıncı cemaatin liderliğinden edilmek istenmesi ise gündemdedir. Bu duruma en bariz önek ise Cemaate ait Kültür Eğitim Vakfının mütevelli heyetinde yaşanmıştır. Vakfa ait olan Özel Güneş İlköğretim Okulu’nun yönetim kadrosu oy birliği ile değiştirilip yerlerine Diyarbakır, Van ve muşlu kişiler getirilmiştir. Bu duruma Mehmet Kırkıncı bile dur diyememiştir. Mehmet Kırkıncı ülke genelindeki cemaat liderleri tarafından da artık benimsenmemektedir. Nur Cemaatinin diğer ilerdeki liderlerinin tamamı Kürt’tür. Erzurum’da bu cemaatin ilerdeki lideri olarak Hınıslı Fahrettin Hoca adı konuşulmaktadır. Atatürk Üniversitesinde Mehmet Kırkıncı Hoca’nın izni olmadan Prof olmak son derece güç. Son 10 yıla bakıldığında, yurt dışına gönderilen tüm öğretim görevlilerinin bu cemaate üye oldukları görülecektir.

Nakşibendî Tarikatının Erzurum ayağı Menzil gurubudur. Bu grubun başındaki kişi ise Baki Kültür ve Eğitim Vakfı Başkanı Hacı Hüseyin Efendi’dir. Sağlık Bakanı R. A.’ın da bu gurubun üyesi olması sebebiyle Erzurum’da önemli bir konuma gelmiş bulunmaktadırlar. Gerek Merkezi gerekse yerel yönetimlerde Menzilciler önemli yerlere getirildiler. Kültür ve Turizm İl Müdürlüğüne F. Ö., Milletvekili İ. K., Emniyet Müdür yardımcılık görevlerine Bakan A. tarafından kendi cemaatine mensup kişiler getirildi. Büyükşehir Belediyesi ve alt kademe Belediyeler işlerini bu cemaate mensup kişilere yaptırmaktadırlar. Baki Kültür ve Eğitim Vakfı’nın tüm organizasyonlarına kamu kurumları destekleyici oluyorlar. Atatürk Üniversitesinde yaklaşık 250 öğretim görevlisi her akşam bir ayara gelerek yatsı namazından sonra hep birlikte hatme yapmaktadırlar. Erzurum’da yaklaşık 50 öğrenci evi bulunan Menzilciler muhakkak bir araya gelip Hatme yapmaktadırlar. Her evin bir Velisi olur ve ona itaat edilir. O velilerde her hafta başvekil Hüseyin Efendiye bilgi verirler.

İrili ufaklı Bir çok tarikat ve dergahın bulunduğu Erzurum’da kısacası Cemaatlerin izni olmadan kimse bir şey yapamaz. Gerek siyasi, gerekse ekonomik güçleri kendilerinden olmayanlara pek fazla yaşama şansı vermemektedirler. Bu Cemaat ve tarikatlara son yıllarda Kürtlerin katılığı yapılan çalışmalarla anlaşılmaktadır” yazdığı, 

MESUT BARZANİ VE … AİLESİ İLİŞKİLERİ başlığı altında, Erzurum ilindeki B. aşireti ve F. soyisimli ailerle ilgili HUKUKA AYKIRI KİŞİSEL VERİLERİNİN kaydedildiği, 

ROTARY VE LEONS ÜYELERİ başlığı altında, Erzurum ilindeki ROTARY kulübene üye bir barka müdürü Y.B, iş adamı S.E, iş adamı E.G. ve G soy isimli bir kişiyle ilgili bilgilerin olduğu, 

BAHAİLER başlığı altında; M.A. ve ailesiyle ilgili bilgilerin olduğu, 
PKK’YA DESTEK VEREN KİŞİ VE KURUMLAR başlığı altında; Erzurum ilindeki çok sayıda iş yeri ve bu işyeri sahipleri olan S.Y, A.Ş.A., Z.U, M.E.,S.K.,M.K.,S.D., M.C.,F.K.,N.A,H.C., isimli şahıslar hakkında HUKUKA AYKIRI OLARAK KİŞİSEL VE MALİ DURUMLARININ kaydedildiği, 

VALİ C.G. başlığı altında, C.G ile ilgili HUKUKA AYKIRI OLARAK KİŞİSEL VERİLERİNİN kaydedildiği, 

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI A. K. başlığı altında, Erzurum Büyükşehir Belediye Başkanı A. K.’nin göreve gelir gelmez kendi ekibini kurduğu, Z. E.’nin, M.K.’nin, Z.D’nin ve S.A’nın  Ermeni asıllı olduğu ve Büyükşehir Belediyesinin tüm işlerinin bu kişiler tarafından yapıldığı, büyük paralar kazanıldığı şeklinde istihbarı yazıların olduğu görülmüştür.  (Bu dijitalin aynısı şüpheli Siyami YALÇIN’ dan el konulan KİNGSTON marka flas bellek içersinde bulunan “RAPOR.DOC” isimli word dosyasındada mevcuttur.)

c-Telefon Görüşmeleri;

Tape No:6953, 01.01.2008 tarihinde AYHAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Ayhan’ın “dün daha bir sohbet etmiştik ki” “onlan ilgili olarak yayın yapmamız bir sakınca var mı” dediği, M.M. AVAR’ın “şu anda var” dediği, Ayhan’ın “o zaman ayrıntılı döküman istiyorum mesaj mail bekliyorum” dediği, M.M. AVAR’ın “ayrıntılı döküman abi bana gelip bana bugün yarın gelecek geldiği gibi sana veririm” dediği, Ayhan’ın “Türkiye Cumhuriyeti Devleti bu tür bilgilerin ifşa edilip halkın uyandırılmasını istiyorum” dediği, M.M. AVAR’ın “var devletin mevletin haberi var” dediği, Ayhan’ın “ifşa edilmesini istiyorum diyor ki halkı uyarın” dediği, M.M. AVAR’ın “o konuyla ilgili burada detaylı bir çalışma yapıyorum” dediği, Ayhan’ın “Türk silahlı kuvvetlerinin görevlerinden birisi de bu milletin dinini korumak bunu anlatamıyor ama kendisi ifade edemiyor” “Türkiye Cumhuriyeti devletinin milli güvenlik kurulundaki görevlerinden birisi de bu milletin Müslüman kimliğini korumak” “devletin görevi bunlardan birisi de bu ve diyor ki bu konularda uyarın diyor” dediği, M.M. AVAR’ın “o zaman dur bakayım CD’yi komple alayım sonra geleyim yanına” dediği,

Tape No:6954, 01.01.2008 tarihinde KÜRŞAT…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Kürşat’ın “özrün kabahatinden büyük lan” dediği, M.M. AVAR’ın “niye abi ne yaptım gene” dediği, Kürşat’ın “ne o mektup öyle” sizin “ne yapayım abi, artık bazı şeyler zoruma gidiyor onu yazmak zorundaydım sana” dediği tespit edilmiştir.

Tape No:6957, 15.01.2008 tarihinde A.E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “akşam yemeğe gidilecek mi abi ona göre hazırlanayım” dediği, A.E. “gideriz tabi ya bizim işimiz bitti yarım saate kadar” dediği, M.M. AVAR’ın “tamam abi tamam haber bekliyorum senden” dediği,

Tape No:6959, 16.01.2008 tarihinde OĞUZHAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “komutanım bugün şey oldu işimiz düzeldi yarın şey yapıcaz haberi” dediği, Oğuzhan’ın “hee tamam” dediği, M.M. AVAR ‘ın “yarın geliriz tamam komutanım” dediği,

Tape No:6960, 18.01.2008 tarihinde A.E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “haber yazıyorum” “bugün geldimde sen yerinde yoktun hakan abiden bi fotoğraflar vardı onları aldım” dediği, A.E.’nin “Murat akşamleyin bi çay içebilir miyiz bi yerde” dediği,

Tape No:6961, 21.01.2008 tarihinde AHMET…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “komutanım saygılar” “komutanım dün bi haber yaptık da bu cezaevindeki üç kişinin şeyi vardı ya açlık grevine başlamışlardı” “onu haber yaptık biraz önce DEHAP’tan aradılar bugün saat 1 de basın toplantısı varmış o konuyla ilgili herhangi bir bilginiz var mı diye rahatsız ettim sizi” dediği, Ahmet’in “DTP’nin mi” “var haberimiz var” “bi çayınızı içmeye gelecem ya öğleden sonra aklımdaydınız siz” dediği,


Tape No:6962, 21.01.2008 tarihinde A.E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Ahmet’in “albayımın bi iş varda” “Mersin il sağlık müdürü” “Mersin il sağlık müdürüne bi yeğenim var şeyi var böle bi oynatıp duruyorlar kızı ona bi şey adam arıyor var mı öle bi adamın” “Mersinde doktor” “onu yarın gelde bi Süreyya ablayla bi görüşelim” dediği,


Tape No:6996, 29.01.2008 tarihinde KÜRŞAT ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “ben şimdi burda Aşkale Horasan 4 tane kaymakamla aram çok iyi bir aydır bunlarla uğraşıyorum haberlerini falan yapıyorum geçen gün Horasan Erzurum’un büyük ilçelerinden birinin kaymakamı dedim ki Afşim abi burdan bana iş vereceksin dedi ki Muratçım sana şöyle bir kolaylık sağlarım inşaat firmanız falan ayarlaya bilirmisin ihalesiz ben sana burdan işte 600-700 milyarlık iş veririm” dediği, Kürşat’ın “köylere hizmet götürme birliğinin işlerini” “doğrudur ihalesiz” dediği, M.M. AVAR’ın “ihalesiz kaymakamın kendi elinde” “bunu nasıl  yaparız” dediği,  Kürşat’ın “nasıl mı yaparız” “600 milyarlık iş” “neymiş iş” dediği,  M.M. AVAR’ın “abi bu bi bakım onarım işleri var bir ikincisi de bu şey şey varya su kay ne diyorlardı yolların kenarlarındaki şeyler” dediği, Kürşat’ın da “tamam ben sana yardımcı olurum bu konuda” dediği,


Tape No:6963, 29.01.2008 tarihinde SEMA…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “yarın gelde bana bak o gün konuştuğumuz konu vardıya kızla ilgili” “yurttaki yuvadaki” “onla ilgili bir gelişme var” dediği, Sema’nın “ne gelişmesi” dediği, M.M. AVAR’ ın “ya gelince anlatırım telefonda olmaz” dediği, 


Tape No:6964, 29.01.2008 tarihinde SİYAMİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “ ihale konusundan bahsettiği ve daha sonra ihaleyle ilgili olarak “tamam o zaman yarın bi de o zaman sabah gidiyorum şeye polis okuluna” dediği, ihale konusu ile ilgili olarak Siyami’nin “5 milyon lirayada beyaz peynir var 15 milyon liraya da beyaz peynir var ne istir itoğlu itler yarım yağlimi tam yağlimi nasıl peynir” dediği M.M. AVAR’ın “reis sen nediysen bu havada” diyerek nerde olduğunu sorduğu, daha sonra şüphelinin “bu imamlan da konuşacamda 140 dolardan” diyerek telefon ticareti hakkında görüşmeye başladığı, M.M. AVAR’ın “bu sahte imam nerde” dediği, Siyami’nin de “sahte imam buralarda” dediği, M.M. AVAR’ın “buralarda onu dur bi arıyım onlan ben bir buluşıyım” dediği,

Tape No:6966, 01.02.2008 tarihinde SİYAMİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “Jandarmadan çıktım ne yapıyorsun” dediği, Siyami’nin de “ne ediysen sen jandarmada akşama kadar” dediği, M.M. AVAR’ın “abi bi iki ay sonrasına yatırım yapıyorum haber mabere yatırıyorum ondan sonra adamlarla diyaloğumu geliştiricem da uğramasan olmi hiç” “ben şimdi gidecem Cuma astsubayımla buluşmaya” dediği, Siyami’nin de “hadi bakda bana bi haber ver Murat” dediği tespit edilmiştir.

Tape No:6967, 02.02.2008 tarihinde X ŞAHIS ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; X şahsın “görüştün mü sen dün” dediği, M.M. AVAR’ın “he bizimkiyle görüştüm bi şeyler falan verdi” dediği,

Tape No:6969, 08.02.2008 tarihinde AHMET…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “abi yarın senle bi görüşebilirmiyiz bi çay içelim” “seni rahatsız edeyim ben yarın büyük ihtimalle sabahtan şeye dağa çıkacam” “he olmazsa senle bi sana göstermek istediğim bazı şeylerde var ilgini çekeceğini tahmin ediyorum dağda buluşalım istersen” dediği, Ahmet’in “orayla mı ilgili” dediği, M.M. AVAR “yok orayla ilgili değil genelle ilgili burda merkezde farklı bi durumlar varda” dediği,


Tape No:6968, 08.02.2008 tarihinde AYHAN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “Palandöken Gazetesi benim dün bugün bizde çıkan manşet haberde benim imzamla kullanmışlar” “he bide senle görüşeceğim konu telefonla konuşulmayacak kadar çok önemli sabah bi haberdeydim” “bunu nasıl yaparız diye epey bi isim  var bi çoğunu sen tanıyorsun bağlantılar falan derin akşama doğru özel bi vakit ayırda konuşalım onu” dediği, Ayhan’ın da “tamam onu o zaman pazartesi manşet yaparız eğer sağlam haberse” dediği, 


Tape No:6972, 22.02.2008 tarihinde AHMET…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Ahmet’in “sana bi bilgi ileticeklerde ilettiler mi” dediği, M.M. AVAR’ın “ilettiler onu yazdım abi şimdi” dediği, Ahmet’in “internete verebiliyor musun onu ya” dediği,M.M. AVAR’ın “internete nereye vereyim abi” dediği, Ahmet’in “nereye istersen yani ulusal medyada birilerinin göre bileceği bir yere” dediği, M.M. AVAR’ın “ben şimdi onu Zaman Gazetesi’ne ... atıyorum” “abi Bingöl kırsalında ölü elegeçirilen teröristlerden biri Abdurrahman Köyü’nde toprağa verildi cenazesine kimse katılmadı” dediği, Ahmet’in “tamam DTP’liler getirdi halk ilgi göstermedi” dediği, M.M. AVAR’ın “hiç onu yazmadım tamam abi” dediği, Ahmet’in “Erzurum halkı memleketine sahip çıktı gibi” “bütün ör provakasyona karşı halkın ilgi göstermediği diye yaz” dediği,

Tape No:6954, 27.02.2008 tarihinde KADİR ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Kadir’in “Murat bu beden eğitimi üniverstede beden eğitimi varmış okulda” “abi şu anda bilmiyor tam olarak bilmiyo” dediği, M.M. AVAR’ın “beden eğitimi varmış” dediği, Kadir’in “var doğru” dediği, M.M. AVAR’ın “beden eğitiminde dördüncü  sınıf bir öğrencisi  bir çocuğu araştırman lazım” dediğiz, Kadir’in “ismini söyle abi” dediği, M.M. AVAR’ın “Enver” dediği, Kadir’in “soy isim”  “Enver, dördüncü sınıf koyu yeşil bir jipi varmış”  “adı soyadı sınıfı, nerde oturur, nerde kalkar, kimlerle oturur kimlerle kalkar” dediği, M.M. AVAR’ın “tamam abi bana Cumaya kadar müsade et yarın biriyle buluşcam ben sana dönim, cumaya bitirrim bunu” dediği, Kadir’in “ama bak başka bir şeye benzemesin bu önemli” dediği,


Tape No:6974, 01.03.2008 tarihinde MURAT…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Murat’ın “şimdi bugünkü toplandı yapanlar var ya” “yarın da onların gençleri toplanacak saat 12 de aynı o aynı o binada bi alt katta” “bunlara yarın girecek misiniz?” dediği, M.M. AVAR’ın “öyle bir haber gelmedi.” “o zaman biz bir kaç üniversiteli arkadaşla konuştukta” “bu yurt sever gençlik hareketine şey yapacaklar herhalde bunlar” “tamam ha ne yapalım diyorsunuz” dediği, Murat’ın da “yarın gitcek misiniz gitmiycek misiniz diye” dediği, M.M. AVAR’ın “biz çağrılmadık abi” “abi istiyorsan bir uğrarız” dediği, Murat’ın “bu günkü bu günkü o kız vardı ya deniz karayazılı” “yani o bence dikkat çekmez gibime geliyo ama” dediği, M.M. AVAR’ın “bilmiyom yarin deniz geliyor mi işe pazar ya” dediği, Murat’ın “yani yarın 12 de işte öyle bir şeyleri var aklında bulunsun da” dediği, M.M. AVAR’ın “şimdi bi de şey olarak yayın politikası olarak onların haberlerini girmiyoruz” dediği, Murat’ın “derneklere girmiyorsunuz yani” dediği, M.M. AVAR’ın “dernekte değil DEHAP’a girmiyoruz DTP’ye girmiyoruz DTP’ye olumlu haber girmiyoruz” “olduğu zaman abi fişleniyoruz ondan sonra” dediği, Murat’ın “bize lazım olduğu için çünkü orya gidenleri bir çoğu herhalde üniversiteli” “yarın da seçim olacak başkanı falan seçecekler” dediği, M.M. AVAR’ın “bi konuşalım ..... kamaraya bakalım ondan sonra kamerayı alır gideriz” dediği,


Tape No:6975, 04.03.2008 tarihinde AYHAN…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Ayhan’ın “ııı şey bak Genel Kurmay açıklama yaptı son dakka” “bu Genel Kurmaya yapılan şeyle ilgili onu indir yarın sür manşetten” “Genelkurmay anlamsız hazırlığı olarak hedef yapılyo diyo Genelkurmay hani bugünkü partileri martileri eleştiri ..” “onları ... eleştirmiş internette minternette .... son dakka verildi yarın onu manşetten ver.” “gasteyide şeye ver askeriye ye gönder” dediği,


Tape No:6976, 05.03.2008 tarihinde GÜRSEL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Gürsel’in “bu Şişlide dalım sözleşmesi ile biz üç tene adam alacağızda” “kimseye söyleme bunu” “şimdi işler şey olacak bi yani alacağımız adamlar firma adına çalışacak” “sigortasına falan firma yapcak” “ama işte bizle çalışıcak” “şimdi senide yazdırıcam” dediği, M.M. AVAR’ın “abi şimdi haberci gastesine bakyorum haber yapyorum yani piyasadan kopmamak için Gürsel abi” “şimdi benim askeriyeyle aram iyi ya onlarla diyaloğum kesilmesin diye abi özel haber çalışyorum.” dediği,


Tape No:6978, 08.03.2008 tarihinde Y.A. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “ne zaman geliyorsun” dediği, Y.A.’nin “e oldu hayırdır Pazartesi gelcem” “ne oldu söyle söyle.. söyle” dediği, M.M. AVAR’ın “yok yok telefonda olmaz ben seni arayım biraz sonra” dediği, Y.A.’nın “üksel’in “ne hakkında” dediği, M.M. AVAR’ın “benimle ilgili” dediği,


Tape No:6979, 08.03.2008 tarihinde SİYAMİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Siyami’nin “bu or...şube PKK baglantısı var mı” “bu Balkanlar” dediği, M.M. AVAR’ın “var mı?” dediği, Siyami’nin “hemde nasıl” dediği, m.m. AVAR’ın  “ha öyle birşey varsa ben bunu iptal ettirrim Yüksel’lede ..... .... gerek kalmaz” “şimdi ben seni yarın olmazsa seni biriyle tanıştıracam” “o iptal ettirecek uygunsuz diye yazı yazacak iptal edecek” “o zaman gündüz aklıma gelmedi Balkanları hiç duymamıştım da abi” “var emi” “varsa ben şimdi istihbarat şube müdürüyle görüşyorum yarın sabah” “konunun iptal edilmesi gerektiğini zaten benle arası çok iyi seni de ondan tanıştırım” dediği, 


Tape No:6980, 09.03.2008 tarihinde ERDAL ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “musait misin abi sana birşey soracam” “abi hani bu bi petrol vardı ya” “göl...ya ben bu konuyla ilgili ....... başladım da erdal abi” “bi de sen geçenlerde şey demiştin ya mahalle başında bir silah ...” “.... bana bir iki isim verde müsaitsen de bir görüşek da” dediği, Erdal’ın “tamam onu bi yarın gelin konuşalım tamam” dediği, M.M. AVAR’ın “sana 750 milyona mı vermişlerdi keleşim fiyatını” dediği, Erdal’ın da “dur yarın gel bi konuşalım” dediği,


Tape No:6982, 11.03.2008 tarihinde SİYAMİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Siyami’nin “bi gelişme var mı?” dediği, M.M. AVAR’ın “abi şu an otobüsteyim üniverste kavşağından beni alıcaklar” dediği, Siyami’nin “tamam bir gelişme oldu mu bana bilgi aktarırsan sevinirim” dediği,


Tape No:6983, 11.03.2008 tarihinde SİYAMİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “bi abimle çay içmeye gelecez uygun” dediği, Siyami’nin “tamam başka bir yerlerde görüşek burası müsait değil”  dediği, M.M. AVAR’ın “tamam abi  bi yarım saat sonra şey yaparız döneriz sana” dediği,


Tape No:6984, 11.03.2008 tarihinde SİYAMİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “şimdi sen nerdesin” dediği, Siyami’nin “ben şu anda ofisteyim burda şeyler var ya başkan mütahitleri var onun için” dediği, M.M. AVAR’ın “ha başkan mütahitleri var orda”  “akşam olursa olur mu” dediği, Siyami’nin “olur akşam rakı içireyim o zaman” “tamam bitir abimede söyle bir rakı içeriz olmazsa” dediği, M.M. AVAR’ın “tamam abi” dediği, 


Tape No:6985, 15.03.2008 tarihinde Ahmet…. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 
AHMET’ in “Sağol senle görüştüğümüz bir konu vardı” “Şu iki tane telefon numarası vardı da bir tanesi eksik vermiş” dediği, M.M.AVAR’ ın “Haa o sizinki ya abi Murat abi ara..” dediği, AHMET’ in “Şimdi haa” dediği, M.M.AVAR’ ın “Beni aradı” dediği, AHMET’ in “Kim aradı o mu” dediği, M.M.AVAR’ ın “yok sizin ki yav o gün dijital fotoğraflı olan kişi vardı ya sen göndermiştin o” “.... şimdi sana bir şey söyliycem müjde yani benim açımdan müjde ihaleyi iptal ettirdik” dediği, AHMET’ in “Hangi ihaleyi” dediği, M.M.AVAR’ ın “Ee burda kurumda vardı ya” dediği, AHMET’ in “28 yok 27 sinde yapılanı” dediği, M.M.AVAR’ ın “Bu büyük 6 tirilyonluk ihale” dediği, AHMET’ in “Yukarıyı diyorsun sen” “Bu iki tane asker vardı senin benimle konuştuğun bi askerlerin bi meseleleri vardı” “Şu fenerbahçeyle ilgilenen” “Fenerbahçe saati maati meseleleri vardı” “Şimdi o meseleyi” “İlgili en yüksek komtana kadar çıktı o”  dediği, M.M.AVAR’ ın “Ee haberim var abi”  dediği, AHMET’ in “Tamam mı şimdi seni şey bekliyor” “Randevu al Kurmay Başkanı” “Pazartesi günü bir randevu al” dediği, M.M.AVAR’ ın “İyide o sıkıntı yapar bana ahmet abi” “Bana sıkınca da ..... sen bana detaylı bilgi ver dedin ya” “Ben kişiyle görüştüm sen heralde müsait değildin o halen daha burda o sana gerekli belge melge vercek” “YAV MÜSAİTSEN YÜZ YÜZE GÖRÜŞEK TELEFON SIKINTI”  dediği, AHMET’ in “Eee ya sıkıntı mı yaratır görüşmemiz” dediği, M.M.AVAR’ ın “Telefonda mı” dediği, M.M.AVAR’ ın “Hayır hayır o dediğim yerde” “O sıkıntı yaratır abi benim açımdan ya gene bi konuşalımda o karar verriz” “Hangi gün diyorsun abi yanlız bizim elemen sabahtan gidyor Ankara ya” “O dedim ya senle görüştürücem diye”  dediği, AHMET’ in “Gitsin o acil değil gitsin işimize bakarız” “Tamam gitsin işimize bakarız en yüksek yer bakacak bu konuya”   dediği, M.M.AVAR’ ın “Şimdi bi şey olursa abi deşifre olursa isimlerden” “Daha çok sıkıntı yaşarım” dediği, AHMET’ in “Olmaz hayır hayır tamam olmayacak tamam” dediği, M.M.AVAR’ ın “Onun garantisini veryosun demi” dediği, AHMET’ in” Tamam veryorum” “Tamam ben kendim hallederim onu ben ben görüşürüm ilgili yerle isim vermem” “En büyük yer bakacak ona” dediği, 


Tape No:6986, 15.03.2008 tarihinde SİYAMİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın “bi şey sorma da Pazartesi günü kolordu komutanı bizde” “bilmiyorum saati .... size bağlı öğleden sonra” dediği, Siyami’nin “iyi tamam” dediği, M.M. AVAR’ın “gelir misin” dediği, Siyami’nin “olur tabi canım tamam” dediği,

Tape No:6987, 15.03.2008 tarihinde Kürşat…. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.M.AVAR’ ın “İyiyim abi ne olsun işte geçen gün hafta telezondan aradılar beni” “Fenerbahçe sebilya maçında ismimi sen vermişsin, üç kişi alacaklarmış bu günlerde” “He üç kişi alacaklar biri sensin bunu kimseye bana söyleme dediler öyle bir kaç gün sonra başlıycaksın dediler halen daha bekliyorum” “Tabi abi sen nasıl uygun görürsen o olur tabi” dediği, KÜRŞAT’ ın “Tunceli Elmalıyı bilyormusun” dediği, M.M.AVAR’ ın “Bilyorum” dediği, KÜRŞAT’ ın “Elmalı Karakolunda kim var” dediği, M.M.AVAR’ ın “Elmalı Karakolunda kim var bilmem ama bulurum kimi birini, çünkü beni iki yıldan fazla oldu o bölgeye gitmiyeli” “Ama kim varsa onu bulurum” dediği, KÜRŞAT’ ın “Ali Osman KILIÇ diye birisini almışlar oraya” dediği, M.M.AVAR’ ın “Ali Osman KILIÇ Jandarma mı” dediği, KÜRŞAT’ın “Hayır hayır bu normal sivil vatandaşmış” dediği, M.M.AVAR’ın “Ha Ali Osman KILIÇ evet abi” dediği, KÜRŞAT’ ın “Tutuklaması varmış ama ben adamı tanımadığım için kendim direk ...... edip aramak istemedim” dediği, M.M.AVAR’ ın “Tamam abi ne yapmamızı istersin” dediği, KÜRŞAT’ ın “Bi bilgi alabilir miyiz neymiş ne değilmiş” “Ali Osman KILIÇ ben onun için müdahale etmedim de görelim bakalım neden almışlar ona göre müdahale ederiz” dediği,

Tape No:6988, 15.03.2008 tarihinde KÜRŞAT ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;Kürşat’ın “Ömer Osman Kılıç’mış” dediği, M,M, AVAR’ın “Osman Kılıç abi şimdi jandarmadaki adamıma söylüyorum” “damadın adı Yaşar tamam mı?” dediği, Kürşat’ın “neyin adı Yaşar” dediği, M.M. AVAR’ın “damadının” dediği, Kürşat’ın “damadının adı Yaşar” “Yaşar’dan dolayı arıyor aramışlar damadı arkadaşım de tamam mı?” “bi öğren bakalım neymiş ona göre müdahale edelim” dediği,

Tape No:6989, 15.03.2008 tarihinde Ahmet…. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; AHMET’ in “Murat bu senin dediğin adamı Ömerli değil de Tunceli    Mazgirt Elmalı Karakolu almış” dediği, AHMET’in “Adam yaralamak suçundan” “Birini yaralamış ordan ağabeycim” dediği, M.M.AVAR’ ın “Tamam abi, abicim çok teşekkür ediyorum abi” dediği, 

Tape No:6990, 15.03.2008 tarihinde KÜRŞAT…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.M. AVAR’ın “abi bunu Tunceli Mazgirt Elmalı Karakolu almış adam yaralama suçundan” dediği, Kürşat’ın “kimden görüştün” dediği, M.M. AVAR’ın “Erzurum Jandarma İstihbarat Şube Müdürü” “ifadesine eğer o yönde birşey istiyorsan sabah erken kalkım benim Tunceli Bölge Komutanlığında tanıdığım iyi biri var” dediği, Kürşat’ın da “peki Murat’çım sen bu adamla ilgilenir misin?” dediği, M.M. AVAR’ın  “benim başımla beraber bu adamın bırakılması konusunda demi” dediği,


Tape No:6991, 16.03.2008 tarihinde A.E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.M. AVAR’ın “abi yükselden konuştum” “Yüksellen Yüksel Pazartesi günü öğleden sonra bi şeyleri yapyor ..... Ayhan’dan da konuştum Ayhan da yarın akşam Yakup bun yanına dedi perşembe günü gelcem bi bakım Yakup ne diyor dedi ben dedi biraz daha .... bekleyim canım çok sıkındı Ahmet abiye karşı onları bu hafta biticek sen ne yapyorsun” dediği, 


Tape No:6994, 23.03.2008 tarihinde A.E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;M.M. AVAR’ın  “ha Deniz’le oturyoruz burada” dediği, Ahmet’in “tamam ben orya bi gelim ondan sonra beraber bi görüşmemiz lazım senden” dediği, M.M. AVAR’ın “tamam abi” dediği, 

Tape No:6996, 27.03.2008 tarihinde SİYAMİ ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Siyami’nin “bana bak şey şu il jandarmayı bir arada nöbetçi bak kim” “Vezçi Çakmak ın bir şeyi varmış tutuklaması varmış,” dediği,


Tape No:6998, 27.03.2008 tarihinde A.E. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.M. AVAR’ın “abi sana çok önemli bir müjde verim mi?” “başlama yazısı geldi” “şimdi ordayım” “şimdi burda.... yanına gelyorum” dediği, Ahmet’in “iyi hadi bakalım hayırlısı olsun” dediği, 


Tape No:6999, 10.06.2008 tarihinde SAKIP…? ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;
Sakıp’ın “ben van’dayım” dediği, M.M. AVAR’ın “he yeni mi gittin” dediği, Sakıp’ın “he dün geldim de bugün işte oturuyorum konuşuyorlar sohbet ediyorlar” dediği, M.M. AVAR’ın “abi yani telefonda çok açık konuşamıyorum biliyorsun” “netleştiriyoruz bi iki işinde problem çıkmış herhalde onlara yoğunlaşmış” “ben dedim ki abi bi işimiz var bunu halledersek  hepimiz düzlüğe çıkacağız sana ihtiyacım var dedim” “ne dedi üstü kapalı olarak söyledi dedim ki abi bizim ordan Ankara, İstanbul’a legal olmayan yani legal olan bi çuvallar gidecek kamyonlan bunu nasıl ayarlarız dedi nerelerden geçmesi lazım dedi Erzurum’a kadar mı yoksa buraya kadar mı oraya  kadar dedim dedi ki o konuyu halledecek şeyimiz var dedi durumumuz var” “önümüzdeki hafta abi bana haber verecek” dediği, Sakıp’ın “diğer mevzularla  ilgili ne konuşmak istiyorsa otururlar kafa kafaya konuşurlar zaten” dediği, M.M.  AVAR’ın “bu pazar gidebilme ihtimali var Pazar veya Pazartesi” “Pazar günü benim üniversite sınavım var” “Pazartesi hafta içi olduğu için Gürsel abi ile konuşacam” dediği,

d-Örgütsel İrtibatlar 

Şüpheli Siyami YALÇIN emniyet beyanında: “Neriman AYDIN isimli şahsı 8-10 ay önce halen gözaltında bulunan Muhammed Murat AVAR vasıtasıyla tanıdığını, Belirttiği tarihte çocukluk arkadaşı olan ve memleketi Erzurum’da gazetecilik yapan Muhammed Murat AVAR ile Ankara’ya gittiklerini, Muhammed’in kendisine “Seni bir arkadaşımla tanıştıracağım” diyerek kendisini alıp Neriman AYDIN’nın evine götürdüğünü, Neriman AYDIN’ı ilk kez burada gördüğünü, Şahsın evinde 15 dakika oturup çay içtikten sonra kalktıklarını, Neriman AYDIN kendisine ne iş yaptığını söylemediği, sonradan Ziraat Bankasında çalıştığını duyduğunu, Neriman AYDIN ile yüz yüze bir daha görüşmediğini, ancak Erzurum’da yapılan ihalelerle ilgili kendisiyle telefon görüşmelerinin olduğu. Aralarında ticari ilişki ve husumetin olmadığını,

Kemal AYDIN isimli şahsı Neriman AYDIN’ın abisi olarak bildiğini, Neriman AYDIN’ın evine gittiğide bu şahısında evde bulunduğunu, Kemal AYDIN’ın emekli olduğunu bildiğini ancak nereden emekli olduğunu bilmediğini, 

Muhammed Murat AVAR’ı memleketi olan Erzurum’dan çocukluğundan beri tanıdığını, Rahmetli babasını da tanıdığını, Erzurum’da gazetecilik yaptığını, kendisinin yaşça kendisinden küçük olduğunu, Kardeşlik ilişkilerinin olduğunu, bunun yanında tüm aile fertlerini de tanıdığını, ancak aralarında  iş ortaklığının olmadığını” şeklinde beyanda bulunmuştur.  

Şüpheli Siyami Yalçın savcılık beyanında: 

Muhammet Murat AVAR’ın çocukluğundan beri tanıdığı bir arkadaşı olduğunu, hatırladığı kadarıyla Erzurum'da yayınlanan "MİLLETİN SESİ" isimli yerel gazete muhabir olarak çalıştığını, Neriman AYDIN'ı arkadaşı Muhammet Murat AVAR aracılığıyla tanıdığını, yaklaşık 8 veya 10 ay önce Ankara'ya birlikte gidişlerinde kendisini bir tanıdığıyla tanıştıracağını söyleyerek Neriman AYDIN'ın evine götürdüğünü, burada sadece 15 dakika kadar kaldıklarını, hal hatır sormaktan öteye bir konuşma geçmediğini, sadece Neriman AYDIN’ın burada kendilerine Türk Silahlı Kuvvetleriyle ilgili bir işiniz olursa beni arayın dediğini, o anda kendisinin ne iş yaptığını dahi bilmediğini, neden bu şekilde söylediğini ve ne bağlantısı olduğunu bilmediğini, bu ziyarette Neriman AYDIN'ın ağabeyisi Kemal AYDIN'ın da hazır bulunduğunu beyan etmiştir. 

Şüpheli Kemal AYDIN’ın Savcılık Beyanında;

“Muhammed Murat Avar Erzurumlu olduğunu. Erzurum'da gazetecilik yaptığını 9. Kolorduda görevli Yarbay Ahmet Erdem’in kendisinin yanına gönderdiğini, Ankara'ya geldiğinde Kemal Abi ile tanış demiş o da gelip kendisini bulduğunu, Hakan Erdem'in bürosunda tanıştıkları” şeklinde beyanda bulunmuştur.

Şüpheli Muhammed Murat AVAR’ ın telefonunda yapılan inceleme sonucunda;

Şüpheli Siyami YALÇIN ile 718 kez görüştüğü, şüpheli Kemal AYDIN ile 21 kez görüştüğü, şüpheli Neriman AYDIN ile 13 kez görüştüğü tespit edilmiştir.


e-E. Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsoruşturması kapsamında bu güne kadar yakalanan sanıklardan Veli Küçük ve Doğu Perinçek ile soruşturmasına devam edilen Tuncay Güney’de ele geçirilen “ERGENEKON” isimli dokümanın incelemesinde; dokümanın giriş bölümünde “Ergenekon yapılanmasının Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren bir oluşum olduğunun” yazdığı, ayrıca dokümanın içeriğinde,

-Naylon terör örgütü oluşturulması, 

-Ülke çıkarları ve mevcut rejim ilkelerine aykırı ideolojilere sahip siyasilere suikast yapılması yada dez-enfermasyon yöntemlerinin kullanılması,

-Türkiye’de faaliyet gösteren sivil toplum örgütlerinin kontrol altında tutulması,

-Medya kuruluşlarının kontrol altına alması ve kendi medya kuruluşlarını oluşturması,

-Resmi istihbarat kuruluşları ve legal-illegal örgütlenmelere karşı mücadele edilmesi gerektiği,

-Uyuşturucu ticaretinin kontrol altına alınması, diğer taraftan da kimyasal silah üretimi,

-Örgüte gelir temin etmek için naylon şirketler kurulması ve uluslararası banka dolandırıcılığı yapılmasının gerektiği, bunların yanı sıra örgütün prensipleri ve organizasyon şemasının yazıldığı görülmüştür.

Aynı şekilde soruşturma kapsamında bu güne kadar yakalanan sanıklar Mehmet Zekeriya Öztürk, Muzaffer Tekin, Sevgi Erenerol, Oktay Yıldırım, Ümit Oğuztan, Doğu Perinçek, Erkut Ersoy gibi sanıklarda bulunarak el konulan “LOBİ” isimli dokümanın yapılan incelemesinde, giriş kısmında “Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren Ergenekon’a bağlı olarak sivil unsurların örgütlenmesi” yazdığı görülmüş, ayrıca dokümanın içeriğinde ise; 

-Mafia gruplarının yeniden gözden geçirilmesi ve deneyimli mevcut grupların karşısında yeni ve güçlü grupların oluşturularak denetim ve kontrol altına alınmalarının sağlanması 

-Ülke ekonomisini elinde tutan ve kişisel çıkarları adına ulusal çıkarları hiçe sayabilen, çok uluslu şirketlerle ortaklığı olan güçlü holdinglerin kontrol altında tutulması 

-Güçlü ticari kuruluşlarda kadrolaşma sağlanması gerektiği, bu çerçevede özel güvenlik şirketleri kurarak iş adamlarının güvenliklerinin alınması gerektiği

-Medya kuruluşları aracılığı ile faaliyetler ve amaçlar doğrultusunda kamuoyu oluşturulması gerektiği belirtilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün amaçları ve bunlara ulaşmak için seçtikleri yol ve yöntemlere yukarıdaki “iki belgeden” hareketle kısaca değindikten sonra şüphelide ele geçirilen delillerin ve şüphelinin hukuki durumunun değerlendirmesine geçecek olursak; 

Ergenekon Terör örgütüne yönelik yapılan teknik takip çalışmalarında Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun bazı Harp okulu öğrencileri, subaylar, polisler ve bazı kamu görevlilerine bir takım evlerde gizlice toplanarak örgüt ideolojisi doğrultusunda devlete karşı kışkırttıkları, toplantılar tertip ettikleri ve illegal bir yapılanmaya giriştikleri tespit edilmiştir.

Şüpheli Muhammet Murat AVAR’ın diğer şüpheliler Siyami YALÇIN, Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN ile irtibatlarının bulunduğu şüphelilerin beyanlarından, kendi aralarında gerçekleştirdikleri telefon görüşmelerine ilişkin iletişim tespit tutanaklarından ve dijital incelemelerden anlaşılmaktadır.

Şüpheli Muhammet Murat Varol’un ve diğer şüpheli Siyami YALÇIN’ın hazırlık beyanlarında geçtiği üzere şüphelilerin birlikte Ankara’ya Neriman Aydın ve Kemal Aydın ile toplantı yapmak üzere geldikleri bir sırada diğer şüpheli Neriman AYDIN’ın “Burada bize Türk Silahlı Kuvvetleriyle ilgili bir işiniz olursa beni arayın.” demesi üzerine, şüpheli Siyami YALÇIN’ın Neriman AYDIN’a askeri ihalelerle alakalı olarak bilgi verdiği, Erzurum’da yapılan bazı ihalelerin şüpheli Siyami Yalçın tarafından kaybedilmesi üzerine Neriman Aydın vasıtasıyla iptal girişimlerinde bulunduğu anlaşılmaktadır. 

Her ne kadar şüpheli hazırlık beyanlarında Ankara’ya Neriman ve Kemal Aydın’ın yanına babasının hastalığı dolayısıyla Ercüment Ovalı ile tanışmasına aracılık etmesi amacıyla arkadaşı olan 9. Kolorduda görevli Yarbay A. E. tarafından gönderildiğini beyan etmiş ise de, diğer şüphelilerin beyanlarında bu ve buna benzer bir konunun hiç geçmemesi karşısında şüphelinin beyanlarına itibar edilmemiş ve illegal yaptıkları toplantıları bir başka bahane ile meşru bir buluşma ve tanışma havasında takdim etme gayreti olarak değerlendirilmiştir.

Şüpheli Muhammed Murat AVAR’ın incelemeye konu olan bilgisayarında kayıtlı olan  “murat prtstn araştırma.doc” isimli dosya içeriği incelendiğinde; Erzurum ve çevre illerde yapılan misyonerlik faaliyetleri ile ilgili alınan notların bulunduğu görülmüştür. Ayrıca söz konusu belgenin operasyon kapsamında gözaltına alınan şüpheli Siyami YALÇIN’da ele geçirilen Kingston marka flash bellekte de bulunduğu görülmüştür.


Şüpheli Muhammed Murat AVAR’ın incelemeye konu olan bilgisayarında kayıtlı olan  “RAPOR. DOC” isimli dosya içeriği incelendiğinde Erzurum ili ve ilçeleri ile ilgili olarak detaylı bir şekilde rapor yazıldığı, yeraltı zenginlikleri, sosyal yapı ve arkeolojik alanların ifade edildiği, stratejik noktalara yabancıların nasıl akın ettiği, yabancı sermayenin nerelere ve hangi amaçla yaptırım yaptıkları, cemaatler başlığı altında; Kırkıncı Cemaati, Nakşibendi Tarikatı ve Menzil Gurubu hakkında bilgilerin yer aldığı, Bahailer başlığı altında; Bahailerin yapılanması ve Erzurum’daki temsilcisi hakkında bilgilerin yer aldığı, PKK’ya destek veren kişi ve kurumlar başlığı altında; Yardımcı Ticaret ve sahibi Sefa Yardımcı hakkında, Abdioğlu Kömürcülük ve sahibi Ali Şevki Abdioğlu hakkında, Uzan Ticaret ve Ercanlar Ltd. şirketi ve sahibi Ziya Uzan hakkında, Koç Ticaret ve sahibi Salih Koç hakkında, Küveloğlu ve sahibi Ayhan Küvel hakkında ve Suat Demircioğlu hakkında fişleme şeklinde bilgi notlarının bulunduğu ayrıca Vali Celalettin Güvenç, Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Küçükler hakkında iddialarda bulunulduğu tespit edilmiştir. 

Ayrıca aynı belgenin diğer şüpheli Siyami YALÇIN isimli şahsa ait, Kingston marka flaş bellekte de bulunduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Muhammed Murat Avar’ın bilgisayarlarında ve diğer şüpheli Siyami Yalçın’da ele geçirilen Kingston marka flash bellekte de bulunan bir çok kişinin özel hayatlarının gizliliğine ilişkin, fişleme şeklinde bilgi notlarının bulunduğu, bu bilgi notlarının uzman bir istihbaratçının üstlerine yazdığı bilgi notları şeklinde olması da şüphelinin hiyerarşik yapıya bilerek dahil olup bu amaç doğrultusunda talimatlara göre hareket ettiği kanaatine varılmıştır. 

Bu şekilde şüphelinin yasadışı Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olduğu ve bu örgüt içinde bulunan Neriman Aydın ve Kemal Aydın ile sürekli toplantılar yaptıkları ve telefon görüşmeleri ile irtibatlarını devam ettirdikleri, şüphelinin 01.01.2008 günü saat 10.30 sıralarında Ayhan Köseoğlu ile; 15.01.2008 günü saat 17.27 sıralarında A.E. ile; 16.01.2008 günü saat 18.16 sıralarında Oğuzhan isimli şahısla; 18.01.2008 günü saat 16.59 sıralarında A.E ile; 21.01.2008 günü saat 12.05 sıralarında Ahmet isimli şahısla; 22.02.2008 günü saat 13.14 sıralarında Ahmet isimli şahısla yaptığı telefon görüşmelerinden de anlaşılacağı üzere belli haberleri kamuoyu oluşturma amacıyla yayınladıkları ve sakıncası olacak haberleri yayınlamadıkları, ayrıca 01.02.2008 günü saat 12.18 sıralarında Siyami isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde geçen “abi bi iki ay sonrasına yatırım yapıyorum haber mabere yatırıyorum ondan sonra adamlarla diyaloğumu geliştiricem da uğramasan olmi hiç” “ben şimdi gidecem cuma astsubayımla buluşmaya” şeklindeki konuşmalardan, 04.03.2008 günü saat 21.13 sıralarında Ayhan isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinden ve 05.03.2008 günü saat 00.16 sıralarında Gürsel isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesinde “abi şimdi haberci gastesine bakyorum haber yapyorum yani piyasadan kopmamak için gürsel abi” “şimdi benim askeriyeyle aram iyi ya onlarla diyaloğum kesilmesin diye abi özel haber çalışyorum.” şeklindeki konuşmadan, çalıştığı medya aracını darbe yapılacağının bilgisiyle kullandığı, gündem oluşturmaya çalıştığı, darbe sonrası takınacağı tavır için de şimdiden zemin hazırladığı ve bu şekilde Ergenekon Terör Örgütünün hedefine ulaşmak amacı ile kullandığı metotlardan olan “Medya kuruluşlarının kontrol altına alınması ve kendi medya kuruluşlarını oluşturması” ile “Medya kuruluşları aracılığı ile faaliyetler ve amaçlar doğrultusunda kamuoyu oluşturulması” yönünde faaliyetlerde bulunduğunun tespit edilmesi karşısında,

Şüpheli Muhammet Murat AVAR’ın ERGENEKON Terör Örgütü’nün üyesi olduğu ve yukarıda “ERZURUM RAPOR. DOC” isimli dosyada sayılan kişileri bir suç işleme kararı kapsamında siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçunu da işlediği  anlaşıldığından; üzerine atılı eylemleri nedeniyle TCK’nun 314/2 ve TCK’nın 135/2-1, 43/2, 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.  

55- Şüpheli Siyami YALÇIN

a-Savunmaları,

Emniyet beyanında;

2000 yılından sonra Erzurum’da müteahhitlik yapan tanıdıklarının yanında iş takipçiliği yaptığını, şu anda yanında sabit çalıştığı bir insan olmadığını ancak tanıdık müteahhitlerin ihale işlerini takip etmeye devam ettiğini, geçimini buradan kazandığı parayla sağladığını, resmi ya da gayri resmi herhangi bir şirket ya da işte ortaklığının bulunmadığını, sabıkasının bulunmadığını, bugüne kadar cezaevine girmediğini, pasaportunun olduğunu ancak bugüne kadar yurt dışına çıkmadığını,
Halen kullanmakta olduğu 0 532 208 86 02 numaralı telefonu yaklaşık 2 yıldır kullandığını, hattın eşinin üzerine kayıtlı olduğunu, bunun haricinde kullandığı kontörlü bir hattın daha olduğunu ancak numarasını hatırlamadığını,
01.07.2008 günü yapılan operasyonlarda yakalanan şahısları tanıyıp tanımadığı, tanıyorsa aralarında nasıl bir ilişki olduğu sorulduğunda; Neriman AYDIN isimli şahsı 8-10 ay önce Muhammed Murat AVAR vasıtasıyla tanıdığını, belirttiği tarihte çocukluk arkadaşı olan ve memleketi Erzurum’da gazetecilik yapan Muhammed Murat AVAR ile Ankara’ya gittiklerini, Siyami YALÇIN’ı Muhammed’in Neriman AYDIN’nın evine götürdüğü, Neriman AYDIN’ı ilk kez burada gördüğünü, şahsın evinde 15 dakika oturup çay içtikten sonra kalktıklarını, Neriman AYDIN’nın ne iş yaptığını söylemediğini, sonradan Ziraat Bankasında çalıştığını duyduğunu, Neriman AYDIN ile yüz yüze bir daha görüşmediklerini ancak Erzurum’da yapılan ihalelerle ilgili kendisiyle telefon görüşmelerinin olduğunu, aralarında ticari ilişki ve husumet olmadığını,

Kemal AYDIN isimli şahsı Neriman AYDIN’ın abisi olarak bildiğini, Neriman AYDIN’ın evine gittiğinde Kemal AYDIN’ın da evde bulunduğunu, Kemal AYDIN’ın emekli olduğunu bildiğini ancak nereden emekli olduğunu bilmediğini,

Muhammed Murat AVAR’ı memleketi Erzurum’dan çocukluğundan beri tanıdığını, Rahmetli babasını da tanıdığını, M. Murat AVAR’ın Erzurum’da gazetecilik yaptığını, Kardeşlik ilişkilerinin olduğunu, bunun yanında tüm aile fertlerini de tanıdığını ancak aralarında iş ortaklığı bulunmadığını,

Kamu ihalelerine ve özellikle Askeri birlik ya da tesislerle ilgili ihalelere girip girmediği, girdi ise kim ya da kimlerle hangi ihalelere, ne şekilde girdiği sorulduğunda; 

Özgeçmişinde belirttiği gibi babasından kalan züccaciye işinde iflas ettikten sonra 2000 yılından itibaren ağırlıklı olarak TSK ihalelerine giren müteahhitlerin yanında çalıştığını, İhaleye giren müteahhitlerin kendisine bu konuda vekalet verdiklerini, kendisinin de ihalelere girip işleri takip ettiğini, 2000 yılından bugüne kadar Erzurum bölgesinde yapılan gıda, inşaat, kömür vb. ihalelerinin tama... müteahhitler adına iştirak ettiğini, Bunların sayısını hatırlamanın mümkün olmadığını, girdiği ihalelerin bazısından pay aldığını, bazı müteahhitlerden ise maaş aldığını, 

Kamu ihalelerine girmek için ya da bu ihaleleri kazanabilmek için kimseden yardım alıp almadığı, aynı konu ile ilgili teşebbüslerinin olup olmadığı sorulduğunda: 

Kendi adına şirketi olmadığını, Yalnızca yanında çalıştığı ya da işini takip ettiği kişinin talimatıyla hareket ettiğini,

Tape no:6733’de kayıtlı 07.03.2008 günü saat: 22:41’de Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde geçen “Erzurum ili İç Tedarik Bölge Başkanlığı’nın kömür ihalesi” ile ilgili olarak ihaleyi kazanan ve PKK’lı olduğunu ileri sürdüğü şahısların kimler olduğu, bu görüşmeyi yaptığı kişinin konumunun ne olduğu, ihaleye girme konusunda bu şahısta yardım talebinde bulunup bulunmadığı sorulduğunda:  Erzurum İç Tedarik Bölge Başkanlığında yapılan kömür ihalesini PKK sempatizanı olduğunu öğrendiği Şırnak’lı kişilerin kazandığını, Bunun zoruna gittiğini, görüşme esnasında Neriman AYDIN’ın  “Bizim işimiz TSK ile, bu konuda bir sıkıntın olursa bizimle paylaş” dediği için bu konuyu kendisine anlattığını, görüşmenin bu konuyla ilgili olduğunu, sonuçta ihale konusunda bir değişiklik olmadığını,

 Şüpheliye 07.03.2008 günü saat: 22:41’de Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinin devamında geçen “ihaleyi alan firmaların isimlerini bilip bilmedikleri”, “ihalenin Türk Silahlı Kuvvetlerince iptal ettirilip ettirilemeyeceği”, “Diyarbakır’daki aynı konudaki ihaleyi kazanan ancak bu ihaleye sokturulmayan Vanlı bir işadamı” ve “Türk Silahlı Kuvvetlerinin bir Kolordusunun ihaleye giren firmaları araştırması gerektiği” konuları ile ilgili olarak görüşmenin detayları sorulduğunda; Dertleşme mahiyetinde olan görüşmeler olduğu, Yukarıda belirttiği ihaleye giren kişilerden rahatsızlık duyduğunu, İhaleyi alan firma yetkililerinin ihaleye giren diğer firmaları da tehdit ettiği kanaatine vardığını, aynı ihalenin eşdeğerinin Diyarbakır’da yapıldığını, Diyarbakır’daki ihaleyi alan firmanın ihaleye gelip katılmamasını da buna bağladığı için rahatsızlık hissettiğini, bunu da vatanını seven her kişi gibi içine sindiremediğini,

Tape No:6979’da kayıtlı 08.03.2008 günü saat: 22:42’de Muhammet Murat AVAR ile yaptığı telefon görüşmesinde geçen ‘Yüksel’ isimli şahsın kim olduğu, ‘Balkanlar’ dedikleri kimselerin kimler oldukları, bunların PKK ile bağlarının bulunup bulunmadığı, görüşme yaptığı şahsın sorulan kişiler hakkındaki bu bilgileri nereden aldığı sorulduğunda: Erzurum İç Tedarik Bölge Başkanlığının tüm bölge için kömür ihalesi yaptığını, Şırnak’lı olup Erzurum’da kömür ihalelerine giren Öz Balkan isimli şirket sahiplerinin yasadışı PKK terör örgütü sempatizanı olduklarını duyduğunu, Bu şahısların ihale alması ağrına gittiğini, ihalenin iptal edilmesi için tanıdığı kişilere bir şeyler söylemeye başladığını, konuyla ilgili kimseyle görüşmediğini, belirttiği şirket sahiplerinin PKK terör örgütü sempatizanı olduklarını Şırnak bölgesinde yapılan ihalelerde duyduğu için bu bildiklerini görüştüğü şahsa anlattığını, Sonuçta ihaleye giren Öz Balkanlı şirket sahiplerinin ihaleyi kazanıp işlerini yaptıklarını, 

14.03.2008 günü saat:11:54 de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; şüphelinin: “….abla hiç şeyden bizim işimizden bir gelişme felan birşey var mı ablam?” dediği, Neriman’ın “Üzerinde çalışıyorlar henüz bana sonucunu bildirmediler” dediği, görüşme hatırlatılarak görüşme hakkında bilgi vermesi istendiğinde: Neriman AYDIN’a verdiği bilgiler doğrultusunda gelişme olup olmadığını, bir şey yapıp yapmadıklarını merak ettiği için sorduğunu,

17.03.2008 günü saat: 13:30’da Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede geçen “her şey yolunda mı” diye sorduğu konunun ne olduğu, görüşme yaptığı şahsın “yazdığım her şey ben birinden duyarsam dedim o gün ben bombayı patlatırım hatta ...” demekle anlatmak istediği konu ile yaptığı görüşme hakkında bilgi vermesi istendiğinde: Yukarıda bahsi geçen kömür ihalesinin iptal edilip edilmemesiyle ilgili olduğunu, Muhammed Murat AVAR gazeteci kimliği ile Kolordu Komutanı ile görüşmeye çalıştığını, Görüşmesi halinde bu ihaleye giren Şırnak’lı kişiler hakkında bilgi vereceğini, ihalenin iptali konusunda teşebbüslerde bulunacağını söylediğini, ihalenin iptali konusunda Murat’ın çalıştığı gazetede yazı yazıp yazmadığını da bilmediğini, 

27.03.2008 günü saat: 05:44’de Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede geçen Vezçi ÇAKMAK isimli şahsın kim olduğu, bununla arasında nasıl bir ilişki bulunduğu şahıs hakkında bilgi öğrenme nedeninin ne olduğu ve görüşme yaptığı şahsın konumunun ne olduğu ve bu bilgilere nasıl ulaştığı sorulduğunda: Görüşme anında arkadaşı olan Fevzi ÇAKMAK ile birlikte Trabzon’da bulunduğunu, kaldığı otele Jandarma geldiğini, Fevzi ÇAKMAK’ı aranması olduğu iddiasıyla alıp İl Jandarma Komutanlığına götürdüklerini, Kendisinin de Murat’ı arayıp Jandarma’da tanıdığının olup olmadığını, arkadaşının hangi sebeple alındığını öğrenmesini istediğini,

27.03.2008 günü saat: 20:05’de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; şüphelinin: “….Bizim bu sana bahsettiğim işten ne bir haber çıktı ne he dediler ne yok dediler ne beni arayan var nede soran var” dediği, Neriman’ın “Seni arayan soran olacak” “Sabır sabır göstereceksin” emin ellerde yani öyle eften püften şeyde değil bu” “Bak Kemal abin diyor ki devleti yönetmek devlet demek şirket demek değildir” Ben sana ayrıntılı sonuçlanınca ayrıntılı bilgi sana da ulaşmış olacak kardeşim” “O işin boyutları geçmişe yönelik olarak da incelendiği için ee sen oraya çok ciddi şeyler yazdın çünkü” Evet altında adın var dolayısıyla devlet bu konu üzerinde çok duruyor” dediğinin tespit edilmesi üzerine görüşmede ismi geçen Kemal…? İsimli şahsın kim olduğu ve aralarındaki ilişkinin ne olduğu sorulduğunda; Görüşmenin ihale konusu olduğunu, ihale sonrasındaki gelişmeleri merak ettiği için yaptığı bir görüşme olduğunu,

18.05.2008 günü saat: 20.46'da Hanifi..? isimli şahıs ile yaptığı görüşme içeriği sorulduğunda: görüşmeyi Erzurum’dan tanıdığı Hanifi isimli arkadaşıyla yaptığını, Hanefinin Kırklareli’nde asker olan oğlunun Güneydoğuya gönderileceğini, oğlunun askerlik yaptığı yerde kalması için tanıdık birisinin olup olmadığını sorduğunu, yıllardır TSK ne girip çıkan bir insan olduğu için birilerini bulmaya çalışacağını söylediğini, Kime söylediğini hatırlamadığını ancak Levazım birliklerinde görev yapan birilerini aradığını ancak olumlu bir netice alamadığını, sonuçta asker olan şahsın dağıtımının Siirt’e yapıldığını sonradan duyduğunu,

19.05.2008 günü saat:10.12'de Ramazan..? isimli şahıs ile yaptığı görüşme içeriği sorulduğunda: Ramazan…? isimli şahısın kendisi gibi müteahhitlerin yanında iş takibi yapan birisi olduğunu, Levazım camiasında kendisinin tanımadığm, Ramazanın tanıdığı kişi arayışına girdiği için bu görüşmeyi yaptığını, Kırklareli’ Bahçede dediğini hatırlamadığını, bunun ne anlama geldiğini de bilmediğini,

19.05.2008 günü saat: 10.43'te Erol..? ile yaptığı görüşmenin içeriği sorulduğunda: 

Görüşmeyi daha önce Patnos’da görev yapan, halen Ankara’da görevli Erol…? İsimli Astsubay Başçavuş ile yaptığını, yukarda bahsi geçen asker ile ilgili görüşme olduğunu,

25.06.2008 günü saat:12.51'de Murat AVAR ile yaptığı görüşmede geçen “özel harekat” bölümünün neresi olduğu, bu bölümle olan alakası sorulduğunda:

Erzurum’da eczacılık yapan Nuray MERTTÜRK isimli arkadaşının dükkan sahibi ile yaptıkları kira kontratı tahliye taahhütnamesinde değişiklik yapıldığını, konuyla ilgili mahkemelik olduklarını, evrakın da incelenmek üzere Kriminale gittiğini söylediğini, bunun üzerine Murat’ı arayıp tanıdığı olup olmadığını sorduğunu, Sormasının sebebinin de evrakın bir an önce çıkmasını istemesi olduğunu, 

Erzurum’daki Kriminal Polis Laboratuarının Özel Harekat binası içerisinde olduğu için Özel hareket kelimesini kullandığını, Özel Hareket demekle polis Özel harekatını kast etmediğini,

Şüphelinin ikametinde yapılan aramada ele geçirilen ruhsatsız tabanca, tabancaya takılı şarjör, şarjör içindeki 8 adet fişek, kurusıkı tabanca tabancaya takılı (1) adet şarjör, dolu kuru sıkı mermisi, (25) adet tabanca fişeği, (25) adet tabanca fişeği (1) adet pompalı av tüfeği, tüfek kütüklüğü ve 12mm çaplı 30 adet fişek ile ilgileri olarak; tabanca, fişekler ve pompalı av tüfeğini kime ait olduğu ve bunları bulundurma sebebi sorulduğunda:

“Evinde bulunan ruhsatsız tabancanın kendisine ait olduğunu, bu tabancayı 2001 yılında rahmetli olan amcası Halil İbrahim YALÇIN’ın ölümüne yakın kendisine verdiğini, silahı evimde bulunan kasanın içerisinde bulundurduğunu, silahı bugüne kadar herhangi bir olayda kullanmadığını,  silahı aldığından beri emanet olarak kimseye vermediğini, 

Evinde bulunan tabanca fişeklerini de amcasının silahla birlikte verdiğini, 

Evinde bulunan pompalı tüfek ve kuru sıkı tabancanın kendisine ait olduğunu, pompalı tüfeğin ruhsatının olduğunu ancak kaybettiğini, ruhsatı bulamadığını, tüfeği kullanmadığı için yeniden ruhsat çıkartmadığını, bu tüfek ve kuru sıkı tabancayı Erzurum’da bulunan Akbulut Ticaret isimli yerden satın aldığını,

Şüpheliye evinde yapılan aramada ele geçirilen bilgisayar, ekipman ve 1 adet “önemli açılmasın” yazısı bulunan zarf sorulduğunda: 

Evinde bulunan bilgisayar, CD ve flash diskler’in kendisine ati olduğunu kendisi ve aile fertleri tarafından kullanıldıklarını, içeriklerinde suç unsuru olmadığını, 

Üzerinde “Önemli açılmasın” diye yazdığı zarf içerisinde 1 adet çek bulunduğunu, Evde bulunan çocukları karıştırmasın diye üzerine bu şekilde not düştüğünü,

Evinde bulunan çek koçanının arkadaşı olan Seyfettin ÇAKMAK’a ait olduğunu, İşlerini takip ettiği bir kişi olduğunu, çek keşide etmeye vekâletnamesi olduğunu, bu nedenle çek karnesinin kendisinde bulunduğunu, 

 “İşi gereği askeri birliklere sık sık gittiği için tanıdığının çok olduğunu tanıdıklarının askerlik yapan çocuklarını ziyaret etmek için aldığı kayıtlar olduğunu,

Şüphelide ele geçirilen CD ve dijital veriler incelendiğinde birçok askeri ihaleye girmekten çok iş takipçiliği yaptığının tespit edilmesi üzerine; bu güne kadar girdiği ihalelerin hangileri olduğu, kamu ihalelerinde iş takipçiliği yapıp yapmadığı, bunu yaparken bazı kişilerin nüfuzunu kullanıp kullanmadığı sorulduğunda: 

Halen ihale takip işleri yaptığını, bu işleri yaparken noterden aldığı vekaletnameler ile, yasalar çerçevesinde işini yaptığını, bunları yaparken kimsenin nüfuzunu kullanmadığını,    

Savcılık beyanında;

Erzurum ilinde ikamet ettiğini, 0532 208 86 02 numaralı telefon hattını kullandığını, serbest ticaretle uğraştığını, Erzurum ili ve çevresinde resmi ihalelere katılan iş adamlarının yanında iş takipçiliği yaptığını, iş takipçiliğinde bu kişilerden aldığı noter vekaleti çerçevesinde resmi olarak yaptığını, bu işadamlarının çoğunun da Askeri İhalelere giren kişiler olduğunu, daha önce kendisine ait bir işyerinin olduğunu, ancak iflas ettiğini, sonra da iş takipçiliği işine başladığını, bu şekilde geçimini temin ettiğini,  

Muhammet Murat AVAR’ın çocukluğundan beri tanıdığı bir arkadaşı olduğunu, hatırladığı kadarıyla Erzurum'da yayınlanan "MİLLETİN SESİ" isimli yerel gazete muhabir olarak çalıştığını, Neriman AYDIN'ı arkadaşı Muhammet Murat AVAR aracılığıyla tanıdığını, yaklaşık 8 veya 10 ay önce Ankara'ya birlikte gidişlerinde kendisini bir tanıdığıyla tanıştıracağını, söyleyerek Neriman AYDIN'ın evine götürdüğünü, burada sadece 15 dakika kadar kaldıklarını, hal hatır sormaktan öteye bir konuşma geçmediğini, sadece Neriman AYDIN’ın burada kendilerine Türk Silahlı Kuvvetleriyle ilgili bir işiniz olursa beni arayın dediğini, o anda kendisinin ne iş yaptığını dahi bilmediğini, neden bu şekilde söylediğini ve ne bağlantısı olduğunu bilmediğini, bu ziyarette Neriman AYDIN'ın ağabeyisi Kemal AYDIN'ın da hazır bulunduğunu,

 Şüpheliye 01.02.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: Muhammed Murat AVAR’ın gazete de olduğu için haber alabilirim düşüncesiyle Jandarma Komutanlığına gittiğini, bu nedenle ilişkilerini sıcak tuttuğunu anlattığını, Görüşmede geçen Cuma Subay isimli kişiyi ve Muhammed'le bağlantısını bilmediğini,


08.02.2008 günlü Muhammed Murat AVAR'la yaptığı telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: Görüşmeyi Muhammed Murat AVAR' la yaptığını, o tarihlerde Erzurum'da yapılan bir askeri kömür ihalesine PKK bağlantılı bir şirketin kazandığını, bundan rahatsızlık duyduğunu, bu nedenle o tarihlerde daha önceden TSK içerisinde işi olursa yardımcı olacağını söyleyen Neriman AYDIN ile görüşmüş olabileceğini, bu nedenle ihalenin iptal edilebileceğini, söylediğini, görüşmede geçen YÜKSEL isimli kişi’nin Erzurum İç Tedarik Bölge Komutanlığı Satın Alma Komisyonunda görevli bir yarbay olduğunu, Muhammed’in gazeteci kimliğiyle bu kişiyle tanıştığını, kendisini de tanıştırabileceğini, ihale konusunu ona söyleyebileceğini anlattığını, 

15.03.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: Görüşmenin aynı ihale konusuyla ilgili olduğunu, Muhammed’in gazeteci kimliğiyle Erzurum'daki kolordu komutanıyla tanıştığını, kendisini de tanıştıracağını ihale konusunu anlatabileceğini söylemek istediğini, O tarihlerde kolordu komutanının Erzurum dışında olduğunu, Erzurum'a geleceğini kastetmek istemiş olabileceğini, Yoksa Muhammed'in yanına gitmesinin söz konusu olmadığını,

 17.03.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: Kömür ihalesinin birçok ilde yakın zamanda yapıldığını, Erzurum'daki ihalenin PKK yandaşlarınca alındığını daha önce Ankara İç Tedarik Daire Başkanlığını aradığını, oradan Erzurum ihalesinin büyük ihtimale iptal edileceğini söylediklerini, görüşmede bu haberi Muhammed'e verdiğini, onun da bu konuda gazete de bir haber yapabileceğini söylediğini, isminin geçmemesi kaydıyla haber yapabileceğini söylediğini, 

27.03.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: O tarihte Fevzi ÇAKMAK isimli arkadaşıyla Trabzon'da bulunduklarını, Fevzi ÇAKMAK’ın araması olduğundan bahisle jandarma tarafından yakalandığını, kendisinin de Erzurum Jandarması'yla iyi ilişkileri olduğunu bildiği Muhammed'e telefon açıp, durumu öğrenmesini, neden yakalandığını anlamasını rica ettiğini, 

 27.03.2008 günlü 05.49 saatindeki telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: Yukarıdaki görüşmenin devamı olduğunu, Muhammedin öğrendiği hususları kendisine aktardığını, söylediği şeyler konusunda detaylı bilgi sahibi olmadığını,

07.03.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: Aynı ihale konusuyla ilgili olduğunu, ilk tanışmamızda TSK içerisinde işi olursa aramasını söyleyen Neriman AYDIN'ı arayarak, durumu anlattığını, onun da Erzurum kolordudaki istihbarat subayı Ahmet Yarbay'a konuyu anlatmasını söylediği, zaten bu kişiyi tanıdığını, onun ihale konusunda fazla bir yardımı olamayacağını söylediğini, 

14.03.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: 

Aynı ihale konusu olduğunu, daha önceden kendisini söylediğinden Neriman AYDIN'ı arayıp, sonucunu sorduğunu, onun da konunun araştırıldığını söylediğini, görüşmede geçen BİRBUÇUK tabirinin saat belirtmek amacıyla olabileceğini,

27.03.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: 

İhale konusunda bilgi verileceğini söylediği için daha bilgi verilmediğini NERİMAN AYDIN'a söylediğini, O da işin devlet işi olduğunu, daha önce kendisine gönderdiği kömür ihalesini alan PKK yandaşı şirket bilgilerinin incelendiğini, gönderdiği e-mailde açıkça ismini yazdığı için de dikkate alındığını söylediğini,

18.05.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: 

“Görüşmeyi HANİFİ CİGAL isimli arkadaşı ile yaptığını, oğlunun askere gittiğini, dağıtımda yardımcı olmasını söylediğini, 

19.05.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: 

Görüşmeyi yaptığı RAMAZAN BAYRAM isimli arkadaşının kendisi gibi ihale takipçiliği yaptığını, Kırklareli'nde bize yardımcı olabilecek kimse olup olmadığını öğrenmek istediğini, Görüşmede geçen bahçe kelimesinin yanlış telaffuz edilmiş olduğunu, 

19.05.2008 günlü 10:43 saatli telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: 

Görüşmeyi yaptığı kişinin daha önce Ağrı Patnos'da görevli EROL isimli astsubay olduğunu, görüşme tarihinde ise Erol’un Ankara'da bulunduğunu, Yukarıda bahsedilen askerin dağıtımı konusunu sorduğunu, kendisi de levazım sınıfından olduğu için Kırklareli'nde tanıdığı kimse olup olmadığını kendisinden öğrenmek istediğini,

 25.06.2008 günlü telefon görüşmesi okunup sorulduğunda: 

Görüşmeyi yaptığı kişinin MUHAMMED MURAT AVAR olduğunu, Eczacı arkadaşı olan NURAY MERTTÜRK'ün iş yeri sahibi ile kira kontratı üzerindeki tahliye tarihi konusunda bir anlaşmazlığı olduğunu, bu konunun mahkemeye intikal ettiğini, Kontrat’ın Polis Kriminale gönderildiğini, iş yeri sahipleri nüfuzlu kişiler oldukları için MUHAMMED'i arayarak Kıriminalde tanıdığı olup olmadığını ve iş yeri sahibi lehine bir iltimas yapılmamasını söylediğini,

Şüpheliye evinde yapılan aramalarda ele geçirilen silahlar sorulduğunda:

Evinde yapılan aramada bulunan ruhsatsız tabanca ve fişekler rahmetli olan amcasından kaldığını, Ölmeden önce kendisine verdiğini, Bu nedenle bulundurduğunu, ruhsatsız pompalı tüfeği çok eskiden aldığını, ruhsatı’nın kaybolduğunu, Yine yapılan aramalarda elde edelin yazılar, bilgilar, cd, flash bellek ve diğer eşyalar’ın kendisine ait olduğunu, Kendi özel eşyaları olduğunu, Hiç birisinde suç unsuru bir şey  olmadığını,

Sorgu beyanında;

Şüphelilerinden Kemal Aydın’ı Murat sayesinde tanıdığını, Murat'ı ailecek tanıdığını, kendisinin iş takipçiliği yaptığını, bu anlamda Murat’ın çevresinden de yararlandığını, konuştuğu telefonların günlük hayatla ilgili olduğunu, 
b-Elde Edilen Dokümanlar,

Şüphelinin  yanında bulunan dizüstü bilgisayar çantasında yapılan aramada;

-(1) Adet Türk Ekonomi Bankası A.Ş. Erzurum Şubesi S.Çakmak’a ait Hesap No:0000015088 vergi No:38614271226, Cek No :6950028 ve 6950041 serinolu 14 sayfadan oluşan Çek defteri,

Şüphelinin Erzurum ili Osman Bektaş mahallesi Öz Zambak Yapı Koop.A Blok 1/1 sayılı ikametinde yapılan aramada;

-(1) Adet Siyah rekte Pietro Parabellum police madein germay, namlusuda 54104 9mm numaralı gövde kısmında 80601 numaralı tabanca,-(1) Adet Tabancaya takılı şarjör,

-(8) Adet Şarjör içinde dolu MKE yapımı fişek,

-(1) Adet Siyah renkte BRNUI MOD. 92.CAL 8mm K-Madein İTALY 617930 numaralı kurısıkı tabanca,-(1) Adet tabancaya talkılı şarjör,

-(10 Adet Şarjör içerisinde TWISTER ibareli dolu kuru sıkı mermi,-(25) Adet MKE yapımı 9x19 mm parabellum tabanca fişeği,

-(50) Adet Beyaz kutu içerisinde MKE yapımı tabanca fişeği, Siyah renkli koltuk altı tabanca kılıfı 

-(10) Adet üzerinde Osman yuka, Cevdet, Hüseyin YAVUZ, Birkan, karışık, kotaş 1, kotaş 2, kotaş 3 birkan Cevdet fatura, Birkan yazılı Memoreks ibareli CD,

-(1) Adet Önemli açılmasın yazısı bulunan beyaz renkli kapalı davetiye zarfı,-(1) Adet Gri renkli smart disk 2 GB Portable hard disk model no PH02B,

-(1) Adet siyah renkli namlusunda IMPERATOR-KAL-12/76 –WISCHOKG-WEST GERMAY ibareli ayrıca namlusunda SN:281089 yazılı gövde üzerinde 950591 numarası bulunan mekanizması arızalı pompalı av tüfeği,

-(30) Adet kavverengi tüfek kütüklüğü ve beyaz poşet içerisinde 12mm çaplı fişek, -(5) Adet siyah renkli songlin marka laptop bilgisayar çantası içerisinde cd üzerinde İş bankası teminat, iş. tem. D. 2006, telefon rehber Türcell –Telsim, Raxsumedin marka üzeri yazısız cd,

-(1) Adet üzerinde selçük ile başlayan ücreti alındı ile biten not kağıdı,

-(5) Adet üzerinde xxx2cd -2,xxx2 cd -1, versati ile, yaşar-masal, üzerinde resim olan cd 3 cd,-(1) Adet üzerinde 0 242 2487041 topkapı–cafe @ Hotmail.com.kerim-uzun yazılı not kağıdı,-(59) Adet çeşitti markalarda cd,

-(1) Adet gri renkli fujitsu computers sıemens marka Seri No:YSLB006064 laptop bilgisayar, -(1) Adet delukx world marka seri no 8697671406600 bilgisayar kasası,

-(1) Adet toshiba marka 4 CB seri no: 740IJ910IIIHM8H Flash bellek,

Şüpheli Siyami YALÇIN’ ın  KİNGSTON marka flash bellek içersinde, “RAPOR.doc” isimli ms word dosyası olduğu, bu dosya içeriğinde ise;


Söz konusu belgede;


“Bu çalışma değerli üyelerimizin isteği üzerine hazırlanmıştır. Algıladığım kadarıyla yeni arkadaşlarımıza fikir vermesi istenmektedir. Benim yaklaşık iki ay boyunca yaptığım çalışmaların özeti denebilir. İstenen raporlardan yirmi dört ile ilgili olanı da PPT formatında hazırlanarak bilginize sunulmuştur. Dünya barışına katkıda bulunması temennisi ile… Dr. ISU”


“Erzurum’a geleli birkaç ay oldu. Hem mesleğimin vermiş olduğu avantajlar, hem de IM’in ( İsa Mesih) yardımlarıyla güzel başlangıçlar yaptık, ve eminim bir çok kişiye daha mesajımızı ulaştıracağız.”


“Hemen Laleli’ye N.B. OGLUNUN (NERİM BİTLİSLİOĞLU SUBAY) maka... gittim. (Laleli askeri birlik) Mr. C.’un selamını söyledim. Beni çok iyi karşıladı. Mesaisinin bitmesine az kalmıştı. Kapıyı kapattı, sonra da telefonun fişini çekti. Güzel bir sohbet oldu. Ona IM’in mesajları ve bu kapsamda bize düşenlerin neler olması gerektiğini anlattım”


“Nalanlar da toplandık, küçük bir o kadarda sevimli ‘home-church’ daha yapılacak çok şey var. Burada iyi bir performans yakalayabilirsek hem asya hem de orta doğu’ya aktaracak önemli tecrübelerimiz olacak. Z. Hemşire de benim gibi erken gelmişti. İyi bir prtstn (PROTESTAN) olacak. Bana IM’yi tanıdıktan sonra içini nasıl bir huzurun kapladığını bunda da IM’nin büyük payı olduğunu söyledi.”


“Özdemir hocanın selamıyla bir öğrenci geldi. Pingollu, parlak, çalışkan biri. Babasını askerler vurmuş, hayatta yalnız kalmak onu çok etkilemiş, hiçbir şaya inancı kalmamış, tek isteği iyi bir hukukçu olmak. Kültür Sarayı (CUMHURİYET CADDESİNDE BÜYÜK BİR KİTAP MAĞAZASI SAHİPLERİ, ERMENİ OLDUĞU SÖYLENTİLERİ BULUNMAKTADIR)’na bir kartla gönderdim. Burs vereceğiz. Akşamda toplantımıza gelecek. Onun için bazı kitaplar hazırladım. Bakalım nasıl tepki verecek.”


“A. Malcok ile buluştuk çok ilginç biri, biraz çıkarcı. Beni tanıyınca ‘Ben sadece Afrika’ya Dr. gönderiyorlar sanıyordum’ dedi. Burada okuduğumu Hıristiyanlıkla sonradan tanıştığımı ve IM’nin mesajlarıyla bu noktaya kadar geldiğimi öğrenince daha da şaşırdı. Beni ilgi ile dinledi, sorular sordu, sanki sınavdaydım. Verdiğim CD’leri ve kitabı inceleyeceğini söyledi. Aslen göçmenmiş. Oda asıl dinine dönecek eminim.”


“Bugün çok yoruldum. IM’in verdiği güç olmasa ayakta duramam. 100’den fazla hasta bakmışımdır. Akşam Cem Bey’de (CEM ÇİL DR. CEMİL ÇİL’İN OĞLU. ESKİ TRT BÖLGE MÜDÜRÜ ADNAN VANGÖLÜ’NÜN DAMADI. ADNAN VANGÖLÜ ROTARY ÜYESİDİR)gelmişti. Ne zamandır görünmüyordu. Korkuyormuş. ‘Sen buranın yerlisisin. Sana atalarının öcünü alma fırsatı veriyoruz. Kıymetini bilmiyorsun’ diyince çok üzüldü. Elinden geleni yapacağını söyledi. Senedi için borç verdik. İşini büyütecek, yanında çalışacakları da biz seçiyoruz.”


“Bugün bende bir şey yok. Meryem beni çok rahatlattı. Bugün Cafe’de bir teğmen ile tanışmışlar. Teğmen çok acemi, daha ilk günden Meryem’e aşık olmuş. Öl dese ölecek. Bakalım onun gibi düşünmeye de başlayacak mı? Aşk ne büyük bir silah ve güç.Tanrı Meryem’i bu iş için yaratmış olmalı.”


“Günlerdir yazamıyorum. Fırsat olmuyor. Bizim aşıklar işi ilerletti, evlenmek istiyormuş, Meryem ile birlikte geldiler. Ona durumu açıkladım. Evlenirlerse işinden olabileceğini ona orada çok ihtiyacımız olduğunu ne zaman isterse Meryem’i görebileceğini söyledim. Delikanlı kararsız. Ama bizim avucumuzda onun sayesinde çok kişiyi de tanıma fırsatı bulduk. Herkesin ihtiyaçları farklı, beni iyi bir Milliyetçi olarak biliyorlar.”


“Bizim aşık sonunda sözünde durdu. Bugün bir üst devresini getirdi. Kurnaz biri. Pek güven vermedi. Ama biz yine de onu davet ettik. Doküman istedi. CD ler de istedi verdik. Ama bilgisayarı yokmuş, yarın için lap topumu istedi. Kıramadım, umarım CD ler işe yarar”


Şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.


b. Siyami YALÇIN isimli şahsa ait, Kingston marka flaş bellek üzerinde yapılan incelemede “RAPOR. DOC” isimli dosya içeriği incelendiğinde Erzurum ili ve ilçeleri ile ilgili olarak detaylı bir şekilde rapor yazıldığı, yeraltı zenginlikleri, sosyal yapı ve arkeolojik alanların ifade edildiği, 


Söz konusu belgede;


“Erzurum, konumu itibariyle, Türkiye Cumhuriyeti Devletinin Doğu’dan gelebilecek tehlikelere karşı savunma yapacağı tek ve en önemli merkezdir. Bu durumu en iyi bilen Almanlar, son yıllarda Erzurum’da önemli faaliyetlerin altına başkalarının ismiyle imzalarını atmaktadırlar. Bu isimlerin başında K. ailesi ve Y.K.’dır. Y.K. Erzurum’un tanınan simalarından olup korku ile birlikte saygı duyulan bir isimdir. Tahminlere göre 20 Milyon Dolarlık serveti bulunan aile Petrol, Gıda, Turizm ve inşaat sektöründe faaliyet gösteren ticaret ile uğraşmaktadır. Aynı zamanda Federal Almanya’nın Fahri Konsolosu olan Y.K., özellikle Erzurum’un İspir İlçesi başta olmak üzere bir çok yerde arazi satın almaktadır. Osmanlı İmparatorluğu döneminde Erzurum’da Büyükelçiliği bulunan Almanya, Erzurum’u doğu’ya açılan pencere olarak yeniden görmeye başlamış durumdadır. Ticaret alanında Erzurum’a sürekli Almanya’dan birileri gelerek, belli kişilere seminer ve konferans vermektedirler. İklim bakımından Erzurum’da sanayinin gelişme olasılığının çok zor olduğunun bilinmesine karşın Y.K., Alman teknolojisi ve sanayisi sayesinde Erzurum’un kalkınacağı konusunda çalışmalar yapmaktadır. Nedir bu çalışmalar: Erzurum’da bulunan sanayi kuruluşları Almanlar tarafından gezdirilmekte ve öneriler verilmekte.


Y. K. 2005 yılından itibaren Türkiye’nin en kaliteli içme sularından olan, Askeri alan içerisinde yer alan PAŞAPINARI kaynak suyunun bulunduğu alanı satın almak için Genelkurmay Başkanlığı nezdinde girişimlerde bulundu. Yaklaşık 2 yıl boyunca vermiş olduğu mücadele kendi çıkarına sonuçlanmadığından, gözünü DUMLU BABA suyuna gözünü dikti. DUMLU BABA suyu Hıristiyan inancına göre de oldukça önemli bir yerde bulunmaktadır. Hıristiyanların Kutsal kitabı olan İncil’de FIRAT suyunun Cennet’ten çıktığı yazmaktadır. Fırat suyunun da çıkış noktası olarak DUMLU BABA suyunun bulunduğu yer,  3200 metre yüksekliğinde Erzurum’a 20 Km. uzaklıktadır. Yılmaz Kuşkay Almanlar ile birlikte temmuz ayında Erzurum İl Genel Meclisi’nden bu suyu işletmek için kiralamak istediğini bir dilekçe ile Erzurum Valiliği’ne başvurdu. İl Genel Meclislide bu suyun kiralanması konusunda karar aldı ve ihaleye çıkardı. Yurt içi ve yurt dışından toplam 7 firma teklif verdi. Y.K. Alman ortakları ile birlikte bu yeri 1 Milyon YTL karşılığında 49 yıllığına kiraladı.” Şeklinde bilgilerin yeraldığı,


c. “STRATEJİK NOKTALARA YABANCI AKINI AŞKALE” başlığı altında;
“Yeraltı zenginlikleri bakımından çok zengin bir yer olan Aşkale, son yıllarda Yahudi sermayenin Doğu Anadolu Bölgesi’nde en uğrak yeri konumundadır. Denizli Menşeli İdea Enerji yaklaşık 30 Milyon dolarlık yatırımla Hidroelektrik santrali kuruyor. Yahudi asıllı Ukrayna Firması ise yaklaşık 40 Milyon dolarlık yatırımla Manyezit Madenini hizmete açıyor. Kod adı Onur olan bir kişi 300 Bin YTL değerindeki araziye nakit olarak 2.5 Milyon Dolar teklif ediyor. Yapılan araştırmalar da, bu kişi İsrail’in İstanbul Başkonsolosluğunda çalıştığı öğrenildi. Konu ile ilgili detaylar MİT ve Dışişleri Bakanlığı’nda mevcuttur”,

CEMAATLER başlığı altında; Erzurum’da, güç tamamıyla cemaatlerin elindedir. Atatürk Üniversitesi, Emniyet Müdürlüğü, Belediyeler, Kamu kuruluşları ve özel sektörde söz cemaatlerdedir. Erzurum’da Nur Cemaati Fethullahçılar ve Kırkıncılar olarak iki guruptadır. Sağlıktan eğitime kadar, tüm alanlarda söz bu iki guruptadır. Bu gurupları Sağlık Bakanı R. A.’ında mensubu olduğu Nakşibendi Tarikatının Menzilciler gurubu izlemektedir. Fethullahçılara ait önde gelen kurumlar ise Özel Aziziye Koleji, Şifa Hastanesi, İstiklal Eğitim Kurumları, Düzgün Marketler Zinciri, Özdemir İnşaat ve Sadakat Ltd. bulunmaktadır. Sadece bu kurumların maddi değeri 100-200 Milyon Dolardır. Aslen Erzurumlu olmayan ve Arap olan Fethullah Gülen, cemaatine mensup 500’ün üzerinde öğretim görevlisi Atatürk Üniversitesinde görev yapmaktadır.  Fethullahçılara ait yaklaşık 300 öğrenci evi ve yurt bulunmakta. Gücünü sonuna kadar hissettiren Gülen Cemaati  Erzurum siyasetinde son derece etkilidir. Her partiden mutlaka en az 2 aday bu cemaatin üyesidir. Fethullahçılar son zamanlarda Pulur Köy Enstitüsüne ait Ilıca ilçesindeki 100 dönümlük araziyi almak için büyük uğraş vermektedir. Nur Cemaatine ait bir diğer gurup ise Mehmet Kırkıncı’nın liderliğindeki Kırkıncı Cemaati. Sayıları 80-100 binleri bulan taraftarı olan bu cemaat, ağırlıklı olarak eğitim ve ticaret alanlarında hizmet vermektedirler. Milletvekili M.G., Mehmet Kırkıncı sayesinde AKP MKYK üyesi olmuştur. Cemaatin Ankara’da tüm işlerini Milletvekili G. görmektedir.

Kırkıncı Cemaatinde son yıllarda Kürtlerin artışı görülmektedir.  Mehmet Kırkıncı cemaatin liderliğinden edilmek istenmesi ise gündemdedir. Bu duruma en bariz önek ise Cemaate ait Kültür Eğitim Vakfının mütevelli heyetinde yaşanmıştır. Vakfa ait olan Özel Güneş İlköğretim Okulu’nun yönetim kadrosu oy birliği ile değiştirilip yerlerine Diyarbakır, Van ve muşlu kişiler getirilmiştir. Bu duruma Mehmet Kırkıncı bile dur diyememiştir. Mehmet Kırkıncı ülke genelindeki cemaat liderleri tarafından da artık benimsenmemektedir. Nur Cemaatinin diğer ilerdeki liderlerinin tamamı Kürt’tür. Erzurum’da bu cemaatin ilerdeki lideri olarak Hınıslı Fahrettin Hoca adı konuşulmaktadır. Atatürk Üniversitesinde Mehmet Kırkıncı Hoca’nın izni olmadan Prof olmak son derece güç. Son 10 yıla bakıldığında, yurt dışına gönderilen tüm öğretim görevlilerinin bu cemaate üye oldukları görülecektir.

Nakşibendî Tarikatının Erzurum ayağı Menzil gurubudur. Bu grubun başındaki kişi ise Baki Kültür ve Eğitim Vakfı Başkanı Hacı Hüseyin Efendi’dir. Sağlık Bakanı R. A.’ın da bu gurubun üyesi olması sebebiyle Erzurum’da önemli bir konuma gelmiş bulunmaktadırlar. Gerek Merkezi gerekse yerel yönetimlerde Menzilciler önemli yerlere getirildiler. Kültür ve Turizm İl Müdürlüğüne F. Ö., Milletvekili İ. K., Emniyet Müdür yardımcılık görevlerine Bakan A. tarafından kendi cemaatine mensup kişiler getirildi. Büyükşehir Belediyesi ve alt kademe Belediyeler işlerini bu cemaate mensup kişilere yaptırmaktadırlar. Baki Kültür ve Eğitim Vakfı’nın tüm organizasyonlarına kamu kurumları destekleyici oluyorlar. Atatürk Üniversitesinde yaklaşık 250 öğretim görevlisi her akşam bir ayara gelerek yatsı namazından sonra hep birlikte hatme yapmaktadırlar. Erzurum’da yaklaşık 50 öğrenci evi bulunan Menzilciler muhakkak bir araya gelip Hatme yapmaktadırlar. Her evin bir Velisi olur ve ona itaat edilir. O velilerde her hafta başvekil Hüseyin Efendiye bilgi verirler.

İrili ufaklı Bir çok tarikat ve dergahın bulunduğu Erzurum’da kısacası Cemaatlerin izni olmadan kimse bir şey yapamaz. Gerek siyasi, gerekse ekonomik güçleri kendilerinden olmayanlara pek fazla yaşama şansı vermemektedirler. Bu Cemaat ve tarikatlara son yıllarda Kürtlerin katılığı yapılan çalışmalarla anlaşılmaktadır” yazdığı, 

MESUT BARZANİ VE … AİLESİ İLİŞKİLERİ başlığı altında, Erzurum ilindeki B. aşireti ve F. soyisimli ailerle ilgili HUKUKA AYKIRI KİŞİSEL VERİLERİNİN kaydedildiği, 

ROTARY VE LEONS ÜYELERİ başlığı altında, Erzurum ilindeki ROTARY kulübene üye bir barka müdürü Y.B, iş adamı S.E, iş adamı E.G. ve G soy isimli bir kişiyle ilgili bilgilerin olduğu, 

BAHAİLER başlığı altında; M.A. ve ailesiyle ilgili bilgilerin olduğu, 
PKK’YA DESTEK VEREN KİŞİ VE KURUMLAR başlığı altında; Erzurum ilindeki çok sayıda iş yeri ve bu işyeri sahipleri olan S.Y, A.Ş.A., Z.U, M.E.,S.K.,M.K.,S.D., M.C.,F.K.,N.A,H.C., isimli şahıslar hakkında HUKUKA AYKIRI OLARAK KİŞİSEL VE MALİ DURUMLARININ kaydedildiği, 

VALİ C.G. başlığı altında, C.G ile ilgili HUKUKA AYKIRI OLARAK KİŞİSEL VERİLERİNİN kaydedildiği, 

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI A. K. başlığı altında, Erzurum Büyükşehir Belediye Başkanı A. K.’nin göreve gelir gelmez kendi ekibini kurduğu, Z. E.’nin, M.K.’nin, Z.D’nin ve S.A’nın  Ermeni asıllı olduğu ve Büyükşehir Belediyesinin tüm işlerinin bu kişiler tarafından yapıldığı, büyük paralar kazanıldığı şeklinde istihbarı yazıların olduğu görülmüştür. (Bu dijitalin aynısı şüpheli Muhammet Murat AVRA’ dan el konulan TWINMOS marka flash bellek içersinde bulunan “ERZURUM RAPOR.doc” isimli word dosyasındada mevcuttur.)

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:6964’ te kayıtlı 29.01.2008 günü saat: 16:03’te Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede özetle; M.Murat’ın “Can abi” dediği, şüphelinin “La 1500 kilo sütü ne edecekler tek seferde” “Tek seferde olmaz” dediği, şüphelinin “Tek sefer dediler” “Gardaş deseler bile onun liste detayı var mı sende” “Ya o liste bi liste halinde var mı ihale listesi halinde” dediği, M.Murat’ın “Mamullerin isimleri ve adetleri var şu anda” “İhale 19 Şubatta” dediği, şüphelinin “Deseler bile yanlış 1500 kilo süt tek seferde alsın ne etsin” dediği, M.Murat’ın “Tamam o zaman yarın bi de o zaman sabah gidiyorum şeye Polis Okuluna” dediği, görüşmenin devamında M.Murat’ın “Bu imamlanda konuşacamda 140 dolardan” “Bu N95 ler 8800 lar manyak derecede Türkiye’ye giriş yapmış”, “Ha bunlar Yüksekova Şemdinli tarafında epey var bunlarda bi 1000 tene 1500 tene nasıl alak” Ya manyak para var Siyami abi bu işte ya” “Onu getirmesi de kolay bilir misin” dediği, şüphelinin “Onu nasıl satacaksan” dediği, M.Murat’ın “Telekominikasyon kurumuna araç şey makina başı 40 milyona işi hallediyorlar” “Bu sahte imam nerde” dediği, şüphelinin “Sahte imam buralarda” dediği, 

Tape No:6966’ da kayıtlı 01.02.2008 günü saat: 12:18’de Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede özetle; M.Murat’ın “Şimdi jandarmadan çıktım abi sen ne ediysen” dediği, şüphelinin “İyi ne ediysen sen jandarmada akşama kadar” dediği, M.Murat’ın “Hı abi bi iki ay sonrasına yatırım yapıyorum haber mabere yatırıyorum ondan sonra adamlarla diyaloğumu geliştiricem da uğramasan olmi hiç” “Ben şimdi gidecem Cuma astsubayımla buluşmaya” dediği, şüphelinin “Hadi bakda bana bi haber ver Murat” dediği, 

Tape No:6733’ de kayıtlı 07.03.2008 günü saat: 22:41’de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; Şüphelinin “Şimdi bugün bu Erzurum’da bir ihale oldu bu komple İç Tedarik Bölge Başkanlığının kömür ihalesi oldu yav bizim bu milliyetçi şeyden bu insanlardan nedir çektiğimiz gardaşım geldiler yine bu Şırnaklı PKK lılar manyak manyak fiyatlar attılar ve bu ihalenin birçok kısmını aldı ve gittiler” “Nedir bu PKK lılardan çektiğimiz yav bi birşeyler edin da bizde yeter da ... edemiyoruz yav vallahi edemiyoruz” dediği, Neriman’ın “Hani orda Ahmet Yarbayla Ahmet Yarbayla konuşmuyormusunuz siz görüşüyorsunuz” dediği, şüphelinin “Yav ablam görüşüyoruz da Ahmet abimin burada bunlara yapacak çok fazla bir şeysi yok aha şuanda artık” dediği, Neriman’ın “Niye Kolordunun istihbarat subayı değil mi?” dediği, şüphelinin “Yav ablam istihbarat subayı ne yapacak buna istihbarat subayı dediğin insan içerdeki kendi işleriyle uğraşan habire yazıp çizen garip bi görevle bunlar bunlar bu işlerin altından çıkamıyorlar bunlar yapamıyorlar edemiyorlar baş edemiyorlar güçleri yetmiyor yetmiyor abla bunlara güçleri yetmiyor” “Bugün yapıldı yav yemin ediyorum bugün o kadar çok canım sıkıldı ki bir tane doğru düzgün bir insan alsa ucuza da alsa şöyle de olsa böylede olsa hiç umurumda değil diyeceğim ki tamam olsun ne var o da bizim kardeşimiz bu vatanın evladı ben alamamışım Allah ona nasip etmiş o almış yav bu PKK lılar gidip Şırnağın şuanda Türk Silahlı Kuvvetlerine ben orda kardeşim benim oğlum benim evladım orda gidecek savaşacak bilmem efendime söyleyim mevzide duracak donacak gelecek o Şırnağın berbat kömürüyle ısınamayacak bile” dediği, Aynı görüşmenin devamında Neriman’ın “Siyami isimlerini biliyor musun alan firmaları bana” dediği, şüphelinin “Elbetteki ablam yarın bana bir faks numarası verirsen ben bu firmaların hakkında sana gerekli detaylı bilgide veririm bu heriflerin Şırnak’ta ne bok halt karıştıklarını da siz oradan baksanız sizde gerekli bilgileri toplarsınız bunu bir dünya biliyor” “Ya bu herifler bunları yiyorlar yiyorlar ondan sonrada gidip kurşun alıp götürüp PKK’nın kucağına veriyorlar yav yeter yav vallahi yeter yav”…”Ben şimdi senin ziraat mailine yarın bu konuyla ilgili döküman yapacağım” “Göndereceğim yav ablam bak şuanda mesela buna müdahale edebilecek bir şey bu Türk Silahlı Kuvvetlerinin elindeki bir şey iptal ettim der ihaleyi olay bitti”..”Artı bak mesela ablam Van’da adam bunu da özellikle söylemek istiyorum Van’da şeye Diyarbakır da geçen hafta Diyarbakır’daydı tertemiz gerçekten aslı kürt ama bu millete faydalı olan bi insan” “Vatanperver bir insan isterse milliyeti ne olursa olsun o da o kadar önemli değil” Ablacığım bu insan 213.000 lira rakam attı ve valla Erzurum arasında da 400 - 500  km yol farkı var nakliye farkı var” “Bugün o adamı tehdit etmiş almamışlar ihaleye sokturmamışlar” “Bunun ismini de yazacağım firmalarını da yazacağım yanlız ablam bu bak bu o kadar şey basit bir şey değil ve 4 - 5 trilyon liralık bir iş artı yav buna bir dur deyin ya bi bir şey pazartesi günü” dediği, Neriman’ın “Ama ihaleye giren ama ihaleye giren firmalar hakkında bilgi almak zorunda çünkü orası Türk Silahlı Kuvvetlerinin bir Kolordusu” “Olsun ama giren firmalar hakkında bilgi almak zorunda Türkiye bir şavaş yaşıyor bu insanlarlan yani savaşan insana mı veriyorsun Türke mi veriyorsun dosta mı veriyon düşmana mı veriyon bunu bilmek zorundalar” dediği tespit edilmiştir. 

Tape No:6979’ da kayıtlı 08.03.2008 günü saat: 22:42’de Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede özetle; M.Murat’ın “Ha Yükselle tam konuya başla ...... kapat ben seni başka bir numaradan arayım aradı Yüksel farklı bir numaradan” “Abi dedi senle konuşmam lazım oda dedi konu ne dedim şu yapılan kömür ihalesi ile ilgili” “Dedi çok fazla açık konuşma abi dedi bu bizim için çok önemli dedi ki ben pazartesi geliyorum dedi hayırdır bu balkanla ilgili abi dedim geçen nisan benim gözüme bak dedim ne istiyorsan tamam derim” “Biraz önce aradı YÜKSELLE SENİN DEDİĞİN söyliyim mi ben” dediği, şüphelinin “Yok deki gel bi konuşalım sen birşey deme  sen rakam falan her hangi birşey bahsetme” Biraz daha böyle farklı gelişmeler var da ona sebep biraz daha rahat gibiyim” “Bu or...şube pkk baglantısı var mı” dediği, M.Murat’ın “Kimle” dediği, sizin “Bu balkanlar” dediği, M.Murat’ın “Var mı?” dediği, şüphelinin “Hemde nasıl” dediği, M.Murat’ın “Şaka yapmıyorum bak çok ciddiyim” Ha öyle birşey varsa ben bunu iptal ettiririm yüksellede ..... .... gerek kalmaz” “Ha yav şimdi hayır şimdi ben seni yarın olmazsa seni biriyle tanıştıracam” “O iptal ettirecek uygunsuz diye yazı yazacak iptal edecek” Bak o yani aklıma geldi ben o zaman gündüz aklıma gelmedi balkanları hiç duymamıştım da abi” dediği, şüphelinin “hı hı var var” “Şerefsizler tabi canım” dediği, M.Murat’ın “Varsa ben şimdi İstihbarat Şube Müdürüyle görüşyorum yarın sabah” “Konunun iptal edilmesi gerektiğini zaten benle arası çok iyi seni de ondan tanıştırım” dediği, 

Tape No:6982’ de kayıtlı 11.03.2008 günü saat: 11:12’de Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede özetle; Şüphelinin “Bi gelişme var mı?” dediği, M.Murat’ın “Abi şu an otobüsteyim üniversite kavşağından beni alacaklar” dediği, şüphelinin “Tamam bir gelişme oldu mu bana bilgi aktarırsan sevinirim” dediği, 

Tape No:6983’ de kayıtlı 11.03.2008 günü saat: 11:52’de Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede özetle; M.Murat’ın “Bi abimle çay içmeye gelecez uygun” dediği, şüphelinin “Nerye burya” dediği, M.Murat’ın “He yada başka yere” dediği, şüphelinin “Tamam başka bir yerlerde görüşek burası müsait değil” dediği, M.Murat’ın “Tamam abi  bi yarım saat sonra şey yaparız döneriz sana” dediği, 
Tape No:6734’ de kayıtlı 14.03.2008 günü saat: 11:54’de Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; Şüphelinin “….abla hiç şeyden bizim işimizden bir gelişme felan birşey var mı ablam?” dediği, Neriman’ın “Üzerinde çalışıyorlar henüz bana sonucunu bildirmediler” dediği, şüphelinin “Ablacığım bi şöyle bir buçuk desen çok memnun olurum” dediği, Neriman’ın “Ben yine hatırlatırım ama hatırlatmaya gerek yok Siyami çünkü bu devlet yani devlet”…. “Tabiî ki tabiî ki onun için çok üzerinde duruyorlar sana da teşekkür ediyorlar sanıyorum senide bilgilendirecekler yani arayacaklar bilgine müracaat edebilirler” dediği, 

Tape No:6986’ da kayıtlı 15.03.2008 günü saat: 15:38’de Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede özetle; M.Murat’ın “Bi şey sorma da pazartesi günü Kolordu komutanı bizde” dediği, şüphelinin “Pazartesi, kaçta” dediği, M.Murat’ın “Bilmiyorum saati .... size bağlı öğleden sonra” “Gelir misin” dediği, şüphelinin “Olur tabi canım tamam” dediği, 

Tape No:6992’ de kayıtlı 17.03.2008 günü saat: 13:30’da Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede özetle;  Şüphelinin “Herşey yolunda mı?” dediği, M.Murat’ın “Herşey yolunda ........... dedim şimdi geçerse dedim yazdığım herşey ben birinden duyarsam dedim o gün ben bombayı patlatırım hatta ........ kalmışım komutan bazen bir kaç kişi şey için sen dedi şeydesin yani bir kaç tane kendini bilmezin yapmış oldukları kurumu zayıf düşüremez dedim bu şehirde zaten yeteri kadar darbe alıyorsunuz. Ama dedim benim ismim geçmeyecek” dediği, şüphelinin “Herşey tamam yani” dediği, M.Murat’ın “He herşey tamam sen de var mı bişe ne haber geldi mi?” dediği, şüphelinin “Sabahleyin Erzurum kesinde öbürleri resmiyette açıklanmadı gelenden de haberimiz yok” dediği, 

Tape No:6996’ da kayıtlı 27.03.2008 günü saat: 05:44’de Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede özetle; Şüphelinin “Bana bak şey şu İl Jandarmayı bir arada nöbetçi bak kim” dediği, M.Murat’ın “Şimdi mi? Hayırdır” dediği, şüphelinin “Hı hı” “Vezçi ÇAKMAK ın bir şeyi varmış tuklaması varmış” dediği, M.Murat’ın “Tutuklaması mı saat kaç” dediği, şüphelinin “...... Trabzon Jandarmadan şey var”  dediği, 

Tape No:6997’ de kayıtlı 27.03.2008 günü saat: 05:49’da Muhammet Murat AVAR ile yaptığı görüşmede özetle; M.Murat’ın “Mehmet Yirmibeş diye biri nöbetçiymiş dedim o şeylerde dedim böyle böyle bi durum var kimde olur dedi ki MGK da olur onlar merkezi karakol komutanı onlar jandarmadaki” “Bi de diyo yok nöbetçi bilmez Merkez Terör Komutanı bilir” dediği, şüphelinin “Tamam bi bakalım” dediğiniz tespit edilmiştir. 

Tape No:6737’ de kayıtlı 27.03.2008 günü saat: 20:05’te Neriman AYDIN ile yaptığı görüşmede özetle; Şüphelinin “….Bizim bu sana bahsettiğim işten ne bir haber çıktı ne he dediler ne yok dediler ne beni arayan var nede soran var” dediği, Neriman’ın “Seni arayan soran olacak” “Sabır sabır göstereceksin” Emin ellerde yani öyle eften püften şeyde değil bu” “Bak Kemal abin diyorki devleti yönetmek devlet demek şirket demek değildir” Ben sana ayrıntılı sonuçlanınca ayrıntılı bilgi sanada ulaşmış olacak kardeşim” “O işin boyutları geçmişe yönelik olarakta incelendiği için ee sen oraya çok ciddi şeyler yazdın çünkü” Evet altında adın var dolayısıyla devlet bu konu üzerinde çok duruyor” dediği, 

Tape No:7000’ de kayıtlı 18.05.2008 günü saat:20.46'da Hanifi ile yaptığı görüşmede; Hanifi'nin "Ya kurban şimdi bu Enes kaç gündür gitti Kırklareline teslim oldu" "O gündendir diyor ki baba işte bizi buradan Şırnak’a gönderecekler" "Aha şimdi demin de aradı dedi ki baba işte 15 kişinin ismi okunmuş çarşamba gününe hazırlık yapın gönderecez sizi yalnız burada bizim bölükte bi tane arkadaşla konuştuk dedi beni de ayırmışlar işte benim bi tanıdığım var diye açmış burada bi komutana komutan beni ayırmış göndermemiş" dediği, şüphelinin "Abi onun bana bi tam adresini ver" dediği, HANİFİ'nin "..... 55. Mekanizme Tugayı 1. Bölük" dediği, şüphelinin "Abi yarın sabah bunu erkenden millete ulaşmaya çalışırım yarın mesaide yok ama herkesi cepten ararım burda bi" "Abi illa ki vardır Kırklareli’nde illaki bi tane tanıdığımız birisi vardır" dediği,

Tape No:7001’ de kayıtlı 19.05.2008 günü saat: 10.12'de Ramazan ile yaptığı görüşmede; şüphelinin "Rambo ne ediyon"  "…Rambo Kırklareli’nde Bahçede tanıdık kimse var mı" "Kırklareli’nde kim var kim yok bi bulak ya çok önemlidir" dediği, RAMAZAN'ın "Asker mi var" dediği, şüphelinin "Askerimiz var Güneydoğuya götürürlermiş ona bi film fırıldak bulacaz" dediği,

Tape No:7002’ de kayıtlı 19.05.2008 günü saat: 10.43'te Erol ile yaptığı görüşmede; Şüphelinin "…Erol abi seni bi konuda bilgi almak için rahatsız ettim ama kusuruma bakma" "Bu Kırklareli’nde abi hiç kimsemiz var mı" dediğiniz, EROL'un "Abi hiç duymadım bizden birini Kırklareli’nde" dediği, şüphelinin "Kırklareli’nde bizden birini duymadın abi Mırklarelinde bi tane askerimiz varda oraya bi ulaşmam lazım dedim belki senin tanıdığın vardır seni bi rahatsız edeyim"  "Abi böyle bi şeye sizin karargah mıdır nedir hele ona bak ki oralarda kim vardır bizden kimse var mıdır bişey .... var mı abi ya" dediği,
 
Tape No:7004’ de kayıtlı 25.06.2008 günü saat: 12.51'de M.Murat AVAR ile yaptığı görüşmede; Şüphelinin "Ne ediyorsun HACIM" dediği, MURAT'ın "Sağol abi kurumdayım sen ne yapıyorsun" dediği, şüphelinin "İyi bana bak kriminilojide ulaşabileceğimiz kimse var mı" dediği, MURAT'ın "Kronoloji mi" "Üniversitede" dediği, şüphelinin "Yok oğlum ya şeyde bu Özel Hareketin içerisinde" dediği, MURAT'ın "Kriminal" dediği, şüphelinin "He he kriminal" dediği, MURAT'ın "Ulaşırız da hayırdır" dediği, şüphelinin "Bana ordan bi adam bul" dediği, MURAT'ın "Tamam bulunur da ne diyeceğiz bizim bi tanıdığım var orda" dediği, şüphelinin "Orda tanığımız ne bi evrak gitti oraya düz neyse onu istiyoruz" dediği, MURAT'ın "Neyse onu istiyoruz" "Tamam bi bakayım sana döneyim" dediği saptanmıştır.

d-Örgütsel İrtibatlar 

 
Şüpheli Kemal AYDIN Emniyet Beyanında: Siyami YALÇIN isimli şahsı Muhammet Murat AVAR isimli şahsın vasıtası ile tanıdığını, Muhammet Murat AVAR’ın Siyami YALÇIN isimli şahsı kendisi ile tanıştırmak için yanına getirdiğini,

Şüpheli Neriman AYDIN Savcılık beyanında: Siyami YALÇIN'ı tanımadığını, abisinin tanıdığını, herhangi bir irtibatının olmadığını, 

07.03.2008 günü saat:22.41 sıralarında Siyami YALÇIN ile Neriman AYDIN’IN telefon görüşmesinde özetle; Birbirinize hal hatır sorduktan sonra S.YALÇIN’ ın “Şimdi bugün bu Erzurumda bir ihale oldu bu komple İç Tedarik Bölge Başkanlığının kömür ihalesi oldu yav bizim bu milliyetçi şeyden bu insanlardan nedir çektiğimiz gardaşım geldiler yine bu Şırnaklı PKK lılar manyak manyak fiyatlar attılar ve bu ihalenin birçok kısmını aldı ve gittiler” “Nedir bu PKK lılardan çektiğimiz yav bi birşeyler edin da bizde yeter da ... edemiyoruz yav vallahi edemiyoruz” dediği, N. AYDIN’ın “Hani orda Ahmet Yarbayla Ahmet Yarbayla konuşmuyormusunuz siz görüşüyorsunuz” “Niye Kolordunun istihbarat subayı değil mi” dediği, S.YALÇIN’ ın “Yav ablam istihbarat subayı ne yapacak buna istihbarat subayı dediğin insan içerdeki kendi işleriyle uğraşan habire yazıp çizen garip bi görevle bunlar bunlar bu işlerin altından çıkamıyorlar bunlar yapamıyorlar edemiyorlar baş edemiyorlar güçleri yetmiyor yetmiyor abla bunlara güçleri yetmiyor” dediği, devamında ihalenin ne zaman yapıldığını sorduğu, Siyami’nin “bugun yapıldı…” dediği,  Nerimanın firmaların isimlerini istediği, Siyami’nin bilgileri ve dökünlarını ziraat mailine göndereceğini, ihaleye müdahale edilip iptal edilmesini istediği, sizinde “:..ihale komisyonu başkanının kim olduğundan falan” dediği hatırlatıldı sorulduğunda;

Bu görüşmeyi Siyami YALÇIN ile yaptığını, Siyami YALÇIN'ı tanımadığını, Abisi Kemal AYDIN’ın tanıdığını, Siyami YALÇIN’ın kamu kurumlarına kömür sattığını, Ahmet Yarbay’ın Erzurum kolorduda Kemal AYDIN’ın arkadaşı olan Av. Hakan'ın abisi olduğunu, onunla görüşmesini tavsiye ettiğini, kendisinin ihale takipçisi olmadığını ama ona yardımcı olduğunu, 

14.03.2008 günü saat:11.54 sıralarında Siyami YALÇIN’ın Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Siyami YALÇIN’ın bir önceki görüşmede bahsettiği ihale ile ilgili gönderdiği bilgileri Nerimanın aldığı, bu bilgiler üzerinde çalışıldığını söyleyerek “…çok üzerinde duruyorlar sanada teşekkür ediyorlar sanıyorum senide bilgilendirecekler yani arayacaklar bilgine müracaat edebilirler” dediği hatırlatılarak sorulduğunda;

Bu görüşmeyi Siyami ile yaptığını Ali beyi tanıdığı için ona ihale belgelerini gönderdiğini, sonuçta kömür ihalesini alıp almadığını bilmediğini, 

27.03.2008 günü saat:20.05 sıralarında Siyami YALÇIN’ın Neriman AYDIN ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Siyami YALÇIN’ ın Erzurum daki ihaleden bahsederek bir haber alınıp alınmadığını sorduğu, Neriman’ın da “Seni arayan soran olacak” “Sabır sabır göstereceksin” “Bak Kemal abin diyorki devleti yönetmek devlet demek şirket demek değildir” dediği hatırlatılarak sorulduğunda;

Bu ihale ile ilgili sık sık Siyamı arayınca abisinin söylediği  Devleti yönetmek Devlet demek şirket demek olmadığını, devleti yönetmediklerini, Abisinin kişisel görüşü olduğunu,

Şüpheli Muhammed Murat AVAR Savcılık beyanında: SİYAMİ YALÇIN'ı tanıdığını, SİYAMİ YALÇIN’ın Erzurum'da ticaret yaptığını, daha sonra iflas ettiğini, daha sonra mütehatlik yaptığını, Ankara'ya gittiklerinde NERİMAN AYDIN'ın yanına birlikte uğradıklarını, kendisi ile o zaman tanıştığını, SİYAMİ'yi NERİMAN AYDIN ile kendisinin tanıştırdığını, tanışma olayının geçen yıl bu aylarda gerçekleştiğini, 

Şüpheli Siyami YALÇIN’ın telefonunda yapılan inceleme sonucunda;

Şüpheli Neriman AYDIN ile 30 kez görüştüğü, şüpheli Muhammed Murat AVAR ile 1427 kez görüştüğü, tespit edilmiştir.


e- Delillerin ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi  

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüsoruşturması kapsamında bu güne kadar yakalanan sanıklardan Veli Küçük ve Doğu Perinçek ile soruşturmasına devam edilen Tuncay Güney’de ele geçirilen “ERGENEKON” isimli dokümanın incelemesinde; dokümanın giriş bölümünde “ergenekon yapılanmasının Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren bir oluşum olduğunun” yazdığı, ayrıca dokümanın içeriğinde,

-Naylon terör örgütü oluşturulması, 

-Ülke çıkarları ve mevcut rejim ilkelerine aykırı ideolojilere sahip siyasilere suikast yapılması yada dez-enfermasyon yöntemlerinin kullanılması,

-Türkiye’de faaliyet gösteren sivil toplum örgütlerinin kontrol altında tutulması,

-Medya kuruluşlarının kontrol altına alması ve kendi medya kuruluşlarını oluşturması,

-Resmi istihbarat kuruluşları ve legal-illegal örgütlenmelere karşı mücadele edilmesi gerektiği,

-Uyuşturucu ticaretinin kontrol altına alınması, diğer taraftan da kimyasal silah üretimi,

-Örgüte gelir temin etmek için naylon şirketler kurulması ve uluslararası banka dolandırıcılığı yapılmasının gerektiği, bunların yanı sıra örgütün prensipleri ve organizasyon şemasının yazıldığı görülmüştür.

Aynı şekilde soruşturma kapsamında bu güne kadar yakalanan sanıklar Mehmet Zekeriya Öztürk, Muzaffer Tekin, Sevgi Erenerol, Oktay Yıldırım, Ümit Oğuztan, Doğu Perinçek, Erkut Ersoy gibi sanıklarda bulunarak el konulan “LOBİ” isimli dokümanın yapılan incelemesinde, giriş kısmında “Türk Silahlı Kuvvetleri bünyesinde faaliyet gösteren Ergenekon’a bağlı olarak sivil unsurların örgütlenmesi” yazdığı görülmüş, ayrıca dokümanın içeriğinde ise; 

-Mafia gruplarının yeniden gözden geçirilmesi ve deneyimli mevcut grupların karşısında yeni ve güçlü grupların oluşturularak denetim ve kontrol altına alınmalarının sağlanması 

-Ülke ekonomisini elinde tutan ve kişisel çıkarları adına ulusal çıkarları hiçe sayabilen, çok uluslu şirketlerle ortaklığı olan güçlü holdinglerin kontrol altında tutulması 

-Güçlü ticari kuruluşlarda kadrolaşma sağlanması gerektiği, bu çerçevede özel güvenlik şirketleri kurarak iş adamlarının güvenliklerinin alınması gerektiği

-Medya kuruluşları aracılığı ile faaliyetler ve amaçlar doğrultusunda kamuoyu oluşturulması gerektiği belirtilmiştir.

Ergenekon Terör Örgütünün amaçları ve bunlara ulaşmak için seçtikleri yol ve yöntemlere yukarıdaki “iki belgeden” hareketle kısaca değindikten sonra şüphelide ele geçirilen delillerin ve şüphelinin hukuki durumunun değerlendirmesine geçecek olursak; 

Ergenekon Terör örgütüne yönelik yapılan teknik takip çalışmalarında Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun bazı Harp okulu öğrencileri, subaylar, polisler ve bazı kamu görevlilerine bir takım evlerde gizlice toplanarak örgüt ideolojisi doğrultusunda devlete karşı kışkırttıkları, toplantılar tertip ettikleri ve illegal bir yapılanmaya giriştikleri tespit edilmiştir.

Şüpheli Siyami YALÇIN’ın Kemal AYDIN, Neriman AYDIN ve Muhammet Murat AVAR ile irtibatlarının bulunduğu şüphelilerin beyanlarından, kendi aralarında gerçekleştirdikleri telefon görüşmelerine ilişkin iletişim tespit tutanaklarından ve dijital incelemelerden anlaşılmaktadır.

Şüpheli Siyami YALÇIN’ın hazırlık beyanlarında geçtiği üzere diğer şüpheli Muhammet Murat AVAR ile Ankara’ya Neriman Aydın ve Kemal Aydın ile toplantı yapmak üzere geldikleri bir sırada diğer şüpheli Neriman AYDIN’ın “Burada bize Türk Silahlı Kuvvetleriyle ilgili bir işiniz olursa beni arayın.” demesi üzerine, şüpheli Siyami YALÇIN’ın Neriman AYDIN’a askeri ihalelerle alakalı olarak bilgi verdiği, Erzurum’da yapılan bazı  ihalelerin şüpheli Siyami Yalçın tarafından kaybedilmesi üzerine Neriman Aydın vasıtasıyla iptal girişimlerinde bulunduğu anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Siyami YALÇIN isimli şahsa ait, Kingston marka flaş bellek üzerinde yapılan incelemede “murat prtstn araştırma.doc” isimli dosya içeriği incelendiğinde; Erzurum ve çevre illerde yapılan misyonerlik faaliyetleri ile ilgili alınan notların bulunduğu görülmüştür. Ayrıca söz konusu belgenin operasyon kapsamında gözaltına alınan Muhammed Murat AVAR isimli şahsın incelemeye konu olan bilgisayarında kayıtlı olduğu görülmüştür.


Şüpheli Siyami YALÇIN isimli şahsa ait, Kingston marka flaş bellek üzerinde yapılan incelemede “RAPOR. DOC” isimli dosya içeriği incelendiğinde Erzurum ili ve ilçeleri ile ilgili olarak detaylı bir şekilde rapor yazıldığı, yeraltı zenginlikleri, sosyal yapı ve arkeolojik alanların ifade edildiği, stratejik noktalara yabancıların nasıl akın ettiği, yabancı sermayenin nerelere ve hangi amaçla yaptırım yaptıkları, cemaatler başlığı altında; Kırkıncı Cemaati, Nakşibendi Tarikatı ve Menzil Gurubu hakkında bilgilerin yer aldığı, Bahailer başlığı altında; Bahailerin yapılanması ve Erzurum’daki temsilcisi hakkında bilgilerin yer aldığı, PKK’ya destek veren kişi ve kurumlar başlığı altında; Y. Ticaret ve sahibi S.Y. hakkında, A. Kömürcülük ve sahibi A.Ş.A. hakkında, U. Ticaret ve E. Ltd. şirketi ve sahibi Z.U. hakkında, K.Ticaret ve sahibi S.K. hakkında, K. Ticaret sahibi A.K. hakkında ve S.D.u hakkında fişleme şeklinde bilgi notlarının bulunduğu ayrıca Vali Celalettin Güvenç, Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Küçükler hakkında iddialarda bulunulduğu tespit edilmiştir. 

Ayrıca söz konusu fişlemelerin yapıldığı belgenin operasyon kapsamında gözaltına alınan Muhammed Murat AVAR isimli şahsın incelemeye konu olan bilgisayarında kayıtlı olduğu görülmüştür.

Şüpheli Siyami YALÇIN’da ele geçirilen Kingston marka flash bellekte ve diğer şüpheli Muhammed Murat Avar’ın bilgisayarlarında da bulunan bir çok kişinin özel hayatlarının gizliliğine ilişkin, fişleme şeklinde bilgi notlarının bulunduğu, bu bilgi notlarının uzman bir istihbaratçının üstlerine yazdığı bilgi notları şeklinde olması da şüphelinin hiyerarşik yapıya bilerek dahil olup bu amaç doğrultusunda talimatlara göre hareket ettiği kanaatine varılmıştır. 

Şüphelinin ev ve arabasında yapılan aramalarda ruhsatsız silah ve pompalı tüfek ile bunlara ait mermi ve fişekler ele geçirilmiştir.

Bu şekilde şüphelinin yasadışı Ergenekon Silahlı Terör Örgütüüyesi olduğu ve bu örgüt içinde bulunan Neriman Aydın ve Kemal Aydın ile sürekli toplantılar yaptıkları ve telefon görüşmeleri ile irtibatlarını devam ettirdikleri, diğer şüphelilerden Kemal AYDIN ve Neriman AYDIN’ın bazı Harp okulu öğrencileri, subaylar, polisler ve bazı kamu görevlilerine bir takım evlerde gizlice toplanarak örgüt ideolojisi doğrultusunda devlete karşı kışkırttıkları, toplantılar tertip ettikleri ve illegal bir yapılanmaya giriştikleri tespit edilmesi karşısında,

Şüphelinin ERGENEKON Terör Örgütü’nün üyesi olduğu ve yukarıda sayılan bir suç işleme kararı kapsamında; kişileri siyasi felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine; hukuka aykırı olarak ahlaki eğilimlerine, cinsel yaşamlarına veya sendikal bağlantılarına ilişkin bilgileri kişisel veri olarak kaydetme suçunu da işlediği, anlaşıldığından; üzerine atılı eylemleri nedeniyle TCK’nun 314/2 ve TCK’nın 135/2-1, 43/2 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 
56- Şüpheli Süleyman SOLMAZ

a-Savunmaları,  

 Emniyet beyanında;

2005 yılında askerden terhis olduğunu, babasına ait olan nakliye şirketinde işe başladığını, başşoför olarak çalıştığını, halen Ankara ilinde faaliyet gösteren Soyut inşaat şirketinde şoför olarak çalışmakta olduğunu, 

Ankara ilinde bir yaralama olayına karıştığını, konu ili ilgili olarak gözaltına alındığını, bunun haricinde uyuşturucu kullanmaktan yakalandığını ve mahkeme kararı ile tedavi olduğunu,

18.09.2008 günü birlikte yakalandığı şahısları tanıyıp tanımadığı, aralarında herhangi bir irtibat bulunup bulunmadığı hususundaki soruya: 

“Hizb-ut Tahrir Terör Örgütü”üyesi olmak suçundan haklarındaki evrak tefrik edilen Rıza DEMİR’in çocukluk arkadaşı olduğunu, Ankara ilinde Turkcell bayiinde satış elemanı olarak çalıştığını, aralarında herhangi bir ticari ilişki olmadığını, Rıfat YILDIRIM’ın da çocukluk arkadaşı olduğunu, ismini bilmediği bir şirkette su dağıtım elemanı olarak çalıştığını, fırsat buldukça görüştüklerini,Mahmut Oğuz KAZANCI’nın eniştesi olduğunu, Ankara ilinde reklam işi ile uğraştığını, Mahmut OĞUZ’un arkadaşı olduğunu, Ankara ilinde bir şirkette muhasebe elemanı olarak çalıştığını, Kurtça BEKTAŞ’ı çocukluk arkadaşı olduğu için tanıdığını, Ankara ilinde ismini hatırlamadığı bir şirkette güvenlik elemanı olarak çalıştığını, Kurtça’yla sık sık görüştüklerini, aralarında ticari bir ilişki olmadığını,

ERGENEKON terör örgütü üyesi olduğu şüphesi ile gözaltına alınan askeri personel Mehmet Ali ÇELEBİ ile Neriman AYDIN ve tutuklu Kemal AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU’nun sık sık irtibatlı olduklarının tespit edildiği hatırlatılarak bu şahıslarla irtibatının bulunup bulunmadığı, bu şahıslardan kimlerle görüştüğü hususu sorulduğunda: Bu tarihten beş altı ay kadar önce Ankara’da A. H. isimli bir şahsın ticari taksisinde şoför olarak çalıştığını, bu dönem içerisinde müşteri olarak ismini burada öğrendiği Mehmet Ali ÇELEBİ isimli şahısla tanıştığını, şoförlük yaptığı taksiye müşteri olarak bindiğini, kendisini Kızılay’dan alıp Mamak Boğaziçi’nde bir yerde bıraktığını, Taksi ile giderken Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisini tanıttığını, ismini şuanda hatırlamadığı bir isim olarak söylediğini, kendisinin muhasebe elemanı olarak çalıştığını anlattığını, dini konularda bir süre sohbet ettiklerini, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin dini konulara meraklı olduğunu ve araştırma yaptığını anlattığını, ÇELEBİ’ye okuduğu bazı hadis kitapları olduğunu söylediğini, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin de kitapları alıp okuyabileceğini söyleyerek kitapları kendisinden istediğini, daha sonra görüşmek üzere ÇELEBİ’nin telefon numarasını verdiğini, vodafone olduğunu hatırladığı numarayı (A) olarak telefonuna kaydettiğini,  şahsın ismini hatırlayamadığından dolayı (A) olarak kaydettiğini, bir süre sonra Mehmet Ali ÇELEBİ’nin mesaj attığını ve kitapları ne zaman getireceğini sorduğunu, mesajına karşılık vererek buluşabileceklerini söylediğini, 10 gün kadar sonra Mehmet Ali ÇELEBİ ile Ulus’ta buluştuklarını, bazı hadis kitaplarını kendisine verdiğini,

Bahsettiği görüşmeden sonra Mehmet Ali ÇELEBİ’nin telefonuna mesaj atarak kitapları geri istediğini, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kitapları amcasına verdiğini söyleyerek ertelediğini, kitapları alamadığını, kitapların isimlerini şuanda hatırlamadığını, 

25.05.2008 günü saat:16.45’de Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı mesajlaşmada; “kardes simdi bizim akrabalar gelmis onlarla ilgileniyorum olursa nerde gorusebiliriz carsamba gelirim” şeklinde mesaj çektiğinin tespit edilmesi üzerine Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisi ile ne amaçla buluşmak istediği, bu şahsın askeri personel olduğunu bilip bilmediğinin sorulması üzerine; “Mehmet Ali ÇELEBİ ile buluşmasında vermiş olduğu kitapları daha sonra geri istediğini, onun da akrabaları geldiğini söyleyerek mesaj attığını, konunun kitaplarla ilgili olduğunu, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin askeri personel olduğunu bilmediğini, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisini muhasebeci olarak tanıttığını,

Şüpheliye 25.05.2008 günü saat:17.42’de Mehmet Ali ÇELEBİ’ye; “Bugün müsaitsen bi saat söyle alalim seni degilsen crsba günü arkadaslarinida ayarla saat 6 dan sonra bi saat söyleyin ev varsa evde toplanalim yoksa bizi I@m eve gideriz.” şeklinde mesaj çektiğinin tespit edildiği hatırlatılarak askeri personel olan Mehmet Ali ÇELEBİ ve arkadaşları ile evde toplanmadaki amaçlarının ne olduğu, bu şahıslarla ne sıklıkla toplantı yaptıkları sorulması üzerine: “Mehmet Ali ÇELEBİ’nin dini konularda merakı olduğunu söylediğini, verdiği kitapları da okuduğunu ve sohbet edebileceğini söylediğini, mesajı Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisine attığını, arkadaşlarını da alıp gelebileceğini Kızılay da bir kafede sohbet edebileceklerini söylediğini, ancak Mehmet Ali ÇELEBİ ile buluşamadıklarını,

Bu şahısla yaptığı bazı mesajlaşmaları, hakkındaki evrak tefrik edilen Kurtça BEKTAŞ’ın telefonu ile yaptığını, çünkü bazen kontürü olmadığından onun telefonunu kullanmak zorunda kaldığını, 

25.05.2008 günü saat:19.13’de Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisine “Abi carsamba gunu olur gorusmek uzere”  şeklinde mesaj çektiği hatırlatılarak Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptıkları toplantılarda kimlerin bulunduğu sorulduğunda: “Mehmet Ali ÇELEBİ ile bu şeklide bir çok kez mesajlaştıklarını bir araya gelip dini sohbeler yapacaklarını, ancak bu isteklerinin gerçekleşmediğini, Kurtça BEKTAŞ, Rıfat YILDIRIM, Mahmut OĞUZ ile görüşerek dini sohbet içerikli toplantılar yaptıklarını, Mehmet Ali ÇELEBİ ile de buluşabilseler bu arkadaşlarla birlikte sohbet yapacaklarını, 

25.05.2008 günü saat: 00.12’de Mehmet Ali ÇELEBİ’ye; “Kardes persembe saat 6 dan sonra m
saidim but
r sohbetler evlerde olur yasen ev ayarla biz gelelim yada siz buyrun bizim evde toplanalim” şeklinde mesaj çektiği tespit edilmesi üzerine, “bu tür sohbetler evde olur” sözü ile neyi kastettiği, sohbetleri özellikle evde yapmak istemelerinin nedeninin ne olduğu sorulduğunda: “Dini sohbetler kafelerde yapılamayacağı için evlerin daha müsait olacağını düşündüğü için bu şekilde mesaj attığını, sohbetlerinde Kuran ve hadis okuduklarını, 

25.05.2008 günü saat:16.33’de Mehmet Ali ÇELEBİ’ye; “Kardes müsaitsen bizim hocayi alip gelelim konusalim sohbet edelim cvp bekliyorum. Ben sülayman.” şeklinde mesaj çektiği;  “Bizim hoca” diye kastettiği şahsın kim olduğu, sohbetleri bu şahsın yapıp yapmadığı sorulması üzerine: “Hoca olarak ismi geçen şahıs’ın Mahmut OĞUZ olduğunu, herkesin söz alarak konuştuğunu, 

27.05.2008 günü saat:23.52’de Mehmet Ali ÇELEBİ’nin şüpheliye; “Abi arkadaslarin gelmeleri yarın belli olacak ev degilde kizilayda” şeklinde mesaj çektiği tespit edilmesi üzerine: Mehmet Ali ÇELEBİ’nin arkadaşları ile birlikte geleceği toplantının konusu ve amacının ne olduğu sorulduğunda; Mehmet Ali ÇELEBİ’nin arkadaşları ile sohbete geleceğini söylediğini, kendilerini de Kızılay’a çağırdığını, 

07.06.2008 günü saat:14.33’de Mehmet Ali ÇELEBİ’nin şüpheliye: “Abi birkac arkadas daha ilgilendi dergileri okuyorlar hatta baska bile istediler biraz zaman verebilir misin” şeklinde mesaj çektiği; şüphelinin Mehmet Ali ÇELEBİ’ye verdiği ve Mehmet Ali ÇELEBİ’nin arkadaşlarına okuttuğunu söylediği dergilerin hangileri olduğu ve içeriklerinin ne olduğu sorulduğunda: Mesajda geçen derginin isminin “KÖKLÜ DEĞİŞİM” olduğunu, Bu dergiyi Mahmut OĞUZ’un getirip kendilerine verdiğini, Mahmut OĞUZ’un nereden aldığını bilmediğini, Piyasada satılıp satılmadığını bilmediğini, Mehmet Ali ÇELEBİ’ye bu dergilerden de verdiğini, Ayrıca hadis kitapları da verdiğini, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin de dergileri yanında bulunan arkadaşlarının da okuduğunu söylediğini, arkadaşlarının kim olduğunu söylemediğini, zaten Mehmet Ali ve arkadaşları ile hiç buluşup sohbet edemediklerini,

Hizb-ut Tahrir Terör Örgütü hakkında bilgisinin bulunup bulunmadığı, bu  örgüt içersinden kim ya da kimleri tanıdığı sorulduğunda; Hizb-ut Tahririn terör örgütü olup olmadığını bilmediğini, Hizb-ut Tahririn ne anlama geldiğini de bilmediğini, Ancak bahsettiği dergilerde ve evinde bulunarak el konulan dergi kitap ve dokümanlarda hizbutahrir isminin geçtiğini, Bu doküman, dergi ve kitapları Mahmut OĞUZ’un getirip kendilerine dağıttığını, Diğer arkadaşlarında da bu kitaplardan olduğunu, Bunları bulundurmamın amacı dini ağırlıklı olduğu için okumak amaçlı olduğunu, bunun dışında başka bir amacı olmadığını, Bunların yasak olup olmadığını da bilmediğini,

Neriman AYDIN’ın ikametinden Hizb-ut Tahrir örgütü ile ilgili kitap ve yayınların ele geçirildiği, bu yayınlardan HİZBUTTAHRİR isimli kitap hakkında, Ankara 1 No’lu DGM’nin 17.01.2003 tarih 2003/82 sayılı kararı ile toplatma ve el koyma kararının olduğu, bu kitap ve yayınlar Neriman AYDIN’a sorulduğunda, kendisinin bilgisi ve ilgisinin olmadığını, söz konusu kitapları askeri personel Mehmet Ali ÇELEBİ’nin getirdiğini beyan ettiği hatırlatılarak Mehmet Ali ÇELEBİ’nin bu kitapları şüpheliden alıp almadığı sorulduğunda; 

Mehmet Ali ÇELEBİ’ye hadis kitapları ve bazı dergileri verdiğini, Hatta şuanda hatırlamadığı, dini içerikli bazı CD’ler de verdiğini, verdiği dergiler içerisinde Hizb-ut Tahririn de isminin geçtiğini, Muhtemelen Neriman AYDIN isimli şahıstan el konulan dergi ve dokümanlar’ın Mehmet Ali ÇELEBİ’ye verdikleri olabileceğini,

Şüpheli Neriman AYDIN’ın bilgisayarında, Hİzbuttahrir örgütüne ait olduğu değerlendirilen çok sayıda isimlerin yazdığı toplam (8) sayfadan oluşan liste yine şüpheli Neriman AYDIN’ın ikametinde yapılan aramada, ele geçirilen bir not kağıdında, üst kısmında “Hizb-ut Tahrir”, bunun altında da, “Süleyman” “Ulus kiler çarşı girişindeki Türkcell telefoncu Rıza arkadaşı” “Keçiören sanatoryum konuşma yerleri” “Her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı” “Aşama aşama hazırlık” “Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var” “Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var” “CD ler kalabalık ortamda izleyin” “Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” yazdığı hatırlatılarak ve bu doküman Neriman AYDIN’a sorulduğunda, söz konusu dokümanın taksici tarafından Mehmet Ali ÇELEBİ ye verilen doküman olduğunu beyan ettiği hususları da hatırlatılarak; bu dökümanlardan haberinin olup olmadığı ve Mehmet Ali ÇELEBİ’nin bu dökümanları kendisinden temin edip etmediği sorulduğunda; 

Notların yazdığı dokumanın kendisine gösterildiğini, bu yazıların kendisine ait olmadığını, fakat yazı içerisinde geçen konuları Mehmet Ali ÇELBİ’nin kendisine sorduğunu, bu soruları cevapladığını, kendisinin verdiği cevapları Mehmet Ali ÇELEBİ’nin not olarak yazdığını zannettiğini, Bu şahsın neden bu şekilde not aldığını bilmediğini, Ancak Mehmet Ali ÇELEBİ ile görüşmelerinde istemiş olduğu hadis kitaplarını işi çıktığı takdirde Ulus Kiler çarşı girişindeki Turkcell telefoncusunda çalışan arkadaşı Rıza DEMİR’e bırakabileceğini onun da oradan almasını söylediğini, ancak Mehmet Ali ÇELEBİ ile daha sonra buluştuklarını, Kitap ve dergileri elden teslim ettiğini, 

Keçiören Senatoryum’un yakınında Kurtça BEKTAŞ’ın evinin bulunduğunu, Mehmet Ali ÇELEBİ ile tanıştıktan sonra ÇELEBİ’nin arkadaşlarıyla gelebileceğini söylediğini,  kendisininde Toplantı ve sohbet için Kurtça BEKTAŞ’ın evini tarif ettiğini, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin bu konuları Neriman AYDIN isimli şahsa anlatmış olabileceğini, Neriman AYDIN ile herhangi bir ilişkisinin olmadığını,

Yine notlarda belirtilen Ayda bir büyük toplantı konusunun da, kendi yakın çevre sohbetleri haricinde bazen büyük toplantılar yaptıklarını, Bu toplantılara 9-10 kişinin katıldığını, Herkesin kendi arkadaş çevresini toplantılara davet ettiğini bu şekilde toplantıların gerçekleştiğini, Toplantılara katılan diğer şahısların isimlerini hatırlamadığını, toplantıları Mahmut OĞUZ’un yönettiğini, 

Neriman AYDIN’dan ele geçirilen HİZBUTTAHRİR ile ilgili kitap ve yayınların aynıları, şüpheliden ve birlikte yakalanan ve haklarındaki evrak tefrik edilen diğer şüpheliler Kutça BEKTAŞ, Rıza DEMİR ve Rıfat YILDIRIM isimli şahıslardan da ele geçirilmesi üzerine söz konusu kitap ve yayınları kim yada kimlerden temin ettikleri, amaçlarının ne olduğu sorulduğunda: Yukarıda beyan ettiği gibi bu dergi kitap ve dokümanları Mahmut OĞUZ’un getirdiğini, Onun  nereden temin ettiğini bilmediğini, bahsedilen toplantılarda amaclarının dini sohbetler yapmak olduğunu, bunun haricinde hizburtahrir örgütüyle bir ilgisi olmadığını, Mahmut OĞUZ’un bu yönde herhangi bir telkini olmadığını,. Mahmut’un bu örgüt içerisinde yer alıp almadığı konusunda bir bilgisi olmadığını,

31.07.2008 günü saat:17.40’da, Kurtca BEKTAŞ  ile yaptığı görüşmede geçen toplantı ile ilgili olarak, toplantının konusunun ne olduğu, Huzb-ut Tahrirle ilgisinin bulunup bulunmadığı, bu tür toplantıları kimlerle, ne sıklıkla yaptıkları sorulduğunda; dini toplantılar için yaptıkları bir görüşme olduğunu,

01.08.2008 günü saat:16.49’de, Rıfat YILDIRIM ile yaptığı görüşmede geçen toplantı konusunu açıklaması istendiğinde; Dini içerikli sohbetler için yaptıkları görüşme olduğunu,

Şüpheliye 01.08.2008 günü saat:17.01’de, Kurtca BEKTAŞ ile şüphelinin yaptığı görüşmede geçen konuşmalar hatırlatıldığında; Kurtça BEKTAŞ, Rıfat YILDIRIM ve Mahmut OĞUZ ile dini içerikli sohbetler yaptıklarını, bu şahıslardan herhangi birisinin işi çıktığında sohbeti iptal ettiklerini, sohbetlerin herhangi bir kişinin evinde yapılabileceğini, telefon görüşmesinin de bu konu ile ilgili olduğunu,

Şüpheliye 18.09.2008 günü saat:09.43’de, X bayanla yaptığı görüşmede; görüştüğü bayanın, kendisini Rıfat YILDIRIM’ın ablası olarak tanıttığı ve Kurtça olup olmadığını sorduğu, şüphelinin de kendisini tanıttığı, X bayanın da polislerin eve baskın yaptığından bahsederek “Evde ne var ne yok kitaplar mitaplar toplandı mühürlendi götürdüler Hizbuttarih” “.. belki sizin de haberiniz vardır bu Hizbuttarih diye” “Kitaplar ney var ya onları hep alıp götürdüler” “…Rıfat dedi Kurtça’ya haber verin şimdi sen de o tarikattan mısın” “Peki bişey soracam sende o tarikattan mısın” diye sorduğu, şüphelinin de “Hı hı” diyerek onayladığı tespit edilmesi üzerine şüpheliye bu telefon görüşmesini açıklaması istendiğinde; 

“Huzbutahrir denilen tarikatla bir ilgisi olmadığını, sohbet toplantısı yapmalarının amacının dini konularda bilgi sahibi olmak olduğunu, örgüt içerisinde herhangi bir şekilde yer almadığını, 

ikametinde yapılan aramda Hizbut tahrir ismiyle hazırlanmış kitap, belge, çok  sayıda dergiler bulunarak el konulmuş ve bunları nereden temin ettiği sorulduğunda; 

“El konulan tüm belgeleri Mahmut OĞUZ’un getirdiğini, nereden aldığını bilmediğini, Bu dergi ve dokümanları öyle derinlemesine okumadığını, 

Ev aramasında ele geçirilen ve el konulan belgeler içerisinde “kardeşiniz Ebu katade” ismiyle yazılmış iki sayfalık mektup sorulduğunda; 

“Mektubun kendine hitaben yazılmadığını, katılmış olduğu sohbetlerde ismini hatırlamadığı ve tanımadığı bir şahıs tarafından dağıtıldığını, ne amaçla dağıtıldığını bilmediğini, merak ettiği için aldığını,

Savcılık beyanında;

Ankara’da şoförlük yaptığını, herhangi bir dernek ve parti üyeliğinin olmadığını, kendisi ile birlikte yakalanan ve haklarındaki evrak tefrik edilen Kurtça BEKTAŞ, Rıza DEMİR, Rıfat YILDIRIM ve Mahmut OĞUZ’un çocukluk arkadaşı olduğundan tanıdığını, Mahmut Oğuz KAZANCI’nın da eniştesi olduğunu, Hizbut Tahrir örgütü ile de hiçbir ilgisinin bulunmadığını, 

Mehmet Ali ÇELEBİ ile tanışmasının taksisine binmesi sebebiyle olduğunu, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin kendisini muhasebeci olarak tanıttığını, dini konulara çok meraklı olduğunu, O’nu evine taksisiyle bıraktığını, daha sonrada kendisi ile buluşup O’na hadis kitapları verdiğini, başka bir görüşmesinin olmadığını, 

0535 251 05 66 numaralı telefonu kullanmakta olduğunu, bu telefonla ilgili olarak kendisine okunan iletişim tespit tutanaklarının kendisine ait olduğunu, ancak bunlarda suç veya suç unsuru olmadığını, genelde dini içerikli konuşmalar olduğunu, kendisinin eskiden uyuşturucu kullandığını ancak artık kullanmadığını, eskiden uyuşturucu kullandığından ve bundan kurtulmak için biraz dine ağırlık verdiğini olayın bundan ibaret olduğunu,  

Kendisinin gerek Hizbul Tahrir gerekse Ergenekon örgütü ile hiçbir ilgi ve alakasının bulunmadığını,

Sorgu beyanında;

Ergenekon terör örgütü ve Hizb-ut Tahrir Terör Örgütüyle ilgi ve alakasının bulunmadığını, 

Şüphelilerden Mehmet Ali Çelebi'nin Kızılay'da taksi şoförlüğü yaparken arabasına müşteri olarak bindiğini,  Mamak Boğaziçi’ne kadar götürdüğünü, o sırada sohbet ettiklerini, normal hayattan sohbet ederken dini konulardan sohbet ettiklerini, kendisinin bu konularla ilgisini olduğunu söylediğini, Mehmet Ali Çelebi’nin kendisinden okumak için kitap istediğini, kendisinin de O’na hadis ve ayet kitapları verdiğini, telefonla mesajlaştıklarını, kitaplarımı getireceğini söylediğini ancak amcasında olduğunu söylediğini, getirmediğini,

Haklarındaki evrak tefrik edilen Kurtça Bektaş, Rıza Demir, Rıfat Yıldırım’ın çocukluk arkadaşı olduğunu, Mahmut Oğuz ile sonradan tanıştığını, bu arkadaşlarla birlikte evlerinde bir araya gelip kuran okuduklarını, hadis okuduklarını, kendisinin Hizb-ut Tahrir Örgütü ile ilgili bilgisinin bulunmadığını, burada öğrendiğini, suçlamaları kabul etmediğini, 

Rıza Demir, Mustafa, Mahmut, Rıfat Yıldırım, Kurtça Bektaş ile yaptığı telefon görüşmeleri okunarak sorulması üzerine; bu telefon görüşmeleri hakkında emniyette ayrıntılı beyanda bulunduğunu, doğru olduğunu, tekrar ettiğini, 

b-Elde Edilen Dokümanlar; 

Şüpheli Süleyman SOLMAZ’ ın Ankara ili Keçiören İlçesi Çiçekli Mahallesi Başaran Sokak No:61/1 el konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

– (1) Adet “Hamd Alemlerin Rabbi” şeklinde başlayan ve “Kardeşiniz Ebu Katade” diye biten ve içeriğinde; “Cihadın kendisine nasip olduğu, dünyada Müslümanların zulme uğradı” şeklinde beyanların bulunduğu, devamında bazı ayetlerden örnekler verildiği, 


– (1) Adet üzerinde “MADEM ÖLÜM TEK BİR DEFA GELECEK ODA NEDEN ALLAH İÇİN OLMASI! YA ZAFER YA ŞEHADET" yazısı ve sayfanın kenarlarında el yazısı küçük notların bulunduğu bilgisayar çıktısı olduğu, 

– (1) Adet 2/8/2008 tarihli Süleyman SOLMAZ adına düzenlenmiş 100 YTL lik Para Makbuzu olduğu, 

– (1) Adet  Takıyyuddin En-Nebhani isimli şahsın yazdığı anlaşılan “İSLAM NİZAMI” isimli 152 sayfadan oluşan kitap olduğu ve yapılan tetkikte kitap hakkında; Ankara 1.Nolu DGM’nin 17.01.2003 tarih 2003/82 D.İş sayılı toplatma kararının bulunduğu,

–Değişik tarihlerde yayınlanmış (1’den 105’e) kadar numaralandırılmış ve üzerinde Hizb-ut Tahrir amblemi olan bilgisayar çıktılarının içeriğinde; Bangladeş Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Kuveyt Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Pakistan Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Filistin Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Irak Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Sudan Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Ürdün Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Endonezya Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Hollanda Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Avusturalya Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Yemen Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Biritanya Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Danimarka Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü, Cezayir Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü ve Türkiye Vilayeti Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü şeklinde ibareler bulunan ve kurdukları internet adresinden yaptıkları yazışmalardan oluştuğu anlaşılan, bu yazışmaların içeriğini; Hilafetin zorunluluğu, Müslümanlara yapılan zulümler, çoğu İslam ülkesini yönetenlerin Amerika’ nın ajanı olduğu, Cihadın şart olduğu, ayet ve ayet meallerinden oluştuğu, Özellikle Türkiye Hizb-ut Tahrir Resmi Sözcüsü Yılmaz ÇELİK’in yazılarının içeriğinde –“Tüm Müslümanları Yeniden Raşidi Hilafet’i Kurmaya Davet Eder - İstanbul Güngören’deki Patlamadan Batıdaki Yöneticiler Sorumludur -Cumhurbaşkanı GÜL’ün Amerika Ziyareti - Küfür Rejimi Çatırdıyor, Nihai Darbeyi Vuracak Olanlar Nerede? - İslamı Yasaklayan ve Müslümanları Tutuklayan Laik Devletin Kökünü Ancak Hilafet Kazır - Demokrasi Şakirtleri, Diktatörler ile Suç Ortaklığına Girişiyor - Başbakan, Kafirin Dergisinde İslam Aleyhine Konuşuyor – Kılavuzu IMF Olanın Başı Krizden Çıkmaz – Ülkemizi ve Halkımızı Korumak, Hilafeti Kurmakla Mümkündür –Sosyal Güvenlik Reformuna Karşı Çıkış, İslami Akideye Dayılı Olmalıdır – Böyle Devlet Olmaz Olsun – Artık Ordunun ve Hükümetin Hesap Verme Vaktidir – CHP Lideri Deniz BAYKAL’a Açık Mektup – Başörtüsü Meselesi, İslami Bir Meseledir ve Yalnızca İslami Devlet Yoluyla Çözülebilir – Vakit Gazetesinde Yayınlanan Bir Makaleye Reddiye – Laiklik Dinsizliktir” gibi başlıkların bulunduğu toplam (151) sayfadan oluşan Hizb-ut Tahrir Terör Örgütü dökümanı olduğu değerlendirilen yazılar görülmüş,

Yukarıda belirtilen adreste el konulan belgelerin incelemesinin devamında, aşağıda dökümü yapılan dokümanlarda her hangi bir suç ve suç unsuru içermediği yada dosya kapsamında delil niteliği taşımadığı anlaşılmıştır.

 (7) Adet değişik sayı ve değişik tarihlerde yayınlanmış Köklü Değişim Dergisi ve  (2) Adet aynı tarih ve sayıda Köklü değişim dergisi olduğu, yapılan tetkikte dergilerin yayın yasağı olmadığı görülmüş,

(1) Adet değişik tarihlerde yayınlanmış olan ve T.F.S. Nakliyat Otomotiv İnşaat Madencilik Gıda Sanayi Tic.Ltd.Şti’ ye ait ilanların bulunduğu (5) sayfadan oluşan Türkiye Ticaret Sicili Gazetesi  fotokopilerinin olduğu, (1) Adet Sorularla Hilafet ve Halife isimli kitap, - (1) Adet Hilafet Devletinin Yönetim ve İdari Organları İsimli kitap, - (1) Adet Demokrasi Eleştiri ve Onu İslamdan Gösterme Gayretlerine … isimli kitap, - (1) Adet Aydın Düşünme isimli Kitap, - (1) Adet Kaçınılmaz Son: Hadaratlar Çatışması isimli kitap, - (1) Adet Beyyinat Hükümleri isimli Kitap, - (1) Adet Siyaseti Anlamak isimli kitap, - (1) Adet İslamda Ukubat Nizamı isimli kitap, - (1) Adet İslamın İçtima-i nizamı isimli kitap, - (1) Adet Kalkınma Yolunda İnsan isimli kitap, - (1) Adet İslami Daveti Taşımanın Zorunlulukları ve Sıfatları, - (1) Adet İslami Hilafet Nizamının Şer-i Esasları isimli kitap, - (1) Adet Hızlı Düşün, Hızlı Karar Ver isimli kitap, - (1) Adet İslami Nefsiyet isimli kitap, - (1) Adet Kapitalizm ve Kominizme Alternatif İktisadi Siyaset, - (1) Adet Doğru Kalkınma isimli kitap, - (1) Adet Haberul Vahid isimli kitap, - (1) Adet Allaha Kulluk ve Zafer isimli kitapların olduğu ve yapılan tetkikte kitapların yayın yasağı olmadığı görülmüş olup, ( Yukarada yazılı olan yayınlar hakkında şu ana kadar herhangi bir yasaklama ve el koyma kararının bulunmadığı anlaşılmış olup, söz konusu yayınlarla ilgili Güvenlik Şube ile yapılan yazışma sureti tutanağa eklenmiştir.);

(1) Adet üzerinde Osmanoğulları Paslanmaz Baca Sistemleri ibaresi bulunan kahve renkli Süleyman SOLMAZ’ a ait ajandanın içeriğinde, ayet mealleri, hadisler ve ilahilerin olduğu,

(1) Adet üzerinde Çelikyay ibaresi bulunan Sevda SOLMAZ’ a ait kahve renkli ajandanın içeriğinde, ilahiler, hadisler, yemek tarifleri, sure mealleri, zina ve örtünme gibi yazıların olduğu,

(1) Adet TFS Nakliyat şirketi tarafından Süleyman SOLMAZ adına düzenlenmiş 11/2007 tarihli Hizmet Erbabı Ücret Bordrosu olduğu

(1) Adet TFS Nakliyat şirketi tarafından Tuncer SOLMAZ adına düzenlenmiş, noter Tasdikli Temsil belgesi olduğu, 

 (1) Adet MillwardBrown Pazar Araştırması Tic. Ve Ltd. Şti ye ait “Kişisel Gizliliğe Bağlılığımız” başlığı altında Gizlilik Kurallarının maddeler halinde yazılmış olan bilgisayar çıktısı olduğu görülmüştür.

2. Yapılan aramalarda Süleyman SOLMAZ’dan elde edilen, (1) adet Nokia 1100 marka 354319003758113 imei numaralı cep telefonu ve (1) adet 0607060468778 seri numaralı sim kartın yapılan incelemesinde, 

Kurtça BEKTAŞ’ın telefonunun KURTÇA CEP:0 535 454 00 85,

Rıza DEMİR’in telefonunun RIZA CEP: 0 535 705 52 52,

Rıfat YILDIRIM’ın telefonunun RIFAT CEP:0 536 467 52 24, 

Mehmet Ali ÇELEBİ’nin telefonunun A:0 545 467 88 99 şeklinde kayıtlı olduğu,

    3. Mehmet Ali ÇELEBİ’nin telefonunda ise,

Süleyman SOLMAZ’ın telefonunun Suleyman: 0 535 251 05 66 ve Suleyman2: 0 535 454 00 85 şeklinde kayıtlı olduğu tespit edilmiştir.

c-Telefon Görüşmeleri

Tape No:7185’de kayıtlı 25.05.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı mesajlaşmada; “kardes simdi bizim akrabalar gelmis onlarla ilgileniyorum olursa nerde gorusebiliriz carsamba gelirim” şeklinde mesaj çektiği,

Tape No:7188’de kayıtlı 25.05.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ’ye; “Bugün müsaitsen bi saat söyle alalim seni degilsen crsba günü arkadaslarinida ayarla saat 6 dan sonra bi saat söyleyin ev varsa evde toplanalim yoksa bizi I@m eve gideriz.” şeklinde mesaj çektiği,

 Tape No:7190’da kayıtlı 25.05.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ’nin şüpheliye; “Abi carsamba gunu olur gorusmek uzere”  şeklinde mesaj çektiği,

Tape no:7191’de kayıtlı 25.05.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ’ye; “Kardes persembe saat 6 dan sonra m
saidim but
r sohbetler evlerde olur yasen ev ayarla biz gelelim yada siz buyrun bizim evde toplanalim” şeklinde mesaj çektiği,

Tape No:7193’de kayıtlı 25.05.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ’ye; “Kardes müsaitsen bizim hocayi alip gelelim konusalim sohbet edelim cvp bekliyorum. Ben sülayman.” şeklinde mesaj çektiği,


Tape No:7194’de kayıtlı 27.05.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ’nin şüpheliye; “Abi arkadaslarin gelmeleri yarın belli olacak ev degilde kizilayda” şeklinde mesaj çektiği,

Tape No:7195’de kayıtlı 07.06.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ’nin şüpheliye; “Abi birkac arkadas daha ilgilendi dergileri okuyorlar hatta baska bile istediler biraz zaman verebilir misin” şeklinde mesaj çektiği, 

Tape No:7197’de kayıtlı 08.06.2008 günü saat:15.38’de Mehmet Ali ÇELEBİ’nin size; “ABİ AMCAM DERGİLERİ OKUDU musait olursa hocaya birkac sorusu olacak gorusuruz” şeklinde mesaj çektiği, 

Tape No:7292’de kayıtlı 26.07.2008 günü Mehmet Ali ÇELEBİ ile yaptığı mesajlaşmada; “Abi amcam ayin birinde burda ikisinde cumartesi kitaplar elinde sen” “? de mahcup ettim amcam cok ilgili old ?cin iyi aksamlar” şeklinde mesaj yazdığı,

Tape No:7261’de kayıtlı 31.07.2008 günü Kurtca BEKTAŞ ile yaptığı görüşmede; “Kurtca’nın “…Mahmut abi” “8 gibi toplanalım” dediği, sizin de “8 buçuk falan dedi de aradığı zaman sen söylersin yine” “Benide daha aramadı şey yapmadı da” “Tamam 8,  8 buçukta toplanırız” dediği,

Tape No.7296’da kayıtlı 01.08.2008 günü Rıfat YILDIRIM ile yaptığı görüşmede; Rıfat YILDIRIM’ın “Şey toplantı ne olacak Kurtca gelmiyormuş” “İşi çıkmış çalışıyormuş toplantıda sıra Kurtcagilde dedik” “Nasıl olacak nasıl haber verecez Mahmut abiye” dediği, sizin “Bilmiyorum ki ertesi güne alsak” dediğiniz, Rıfat YILDIRIM’ın “Tamam Mahmut abiye nasıl haber verecez” diye sorduğunuz ve yapılacak toplantının iptal edilmesiyle ilgili konuştuğu,

Tape No:7263’de kayıtlı 01.08.2008 günü Kurtca BEKTAŞ ile yaptığı görüşmede; şüphelinin “Gelemiyon mu akşam” dediğiniz, Kurtca’nın “Gelemiyon la 9 gün boyunca izinde yok izinde iptal oldu” dediği, şüphelinin “Ne yapıcaz” dediği, kurtca’nın “Valla Mahmut abi ile görüştüm olmazsa dedim bi Süleymanı falan ara aramıdı mı seni” “Dedim biz ben konsere geldim dedim olmazsa Süleyman gilin evde yapın dedim tamam dedi ben ararım onları dedi bilmiyorum ne yaptı sonra” dediği, şüphelinin “Aramadı bende ileriki tarihlere attıracak at diyecek akşam size gelmeyecek demi akşam size” dediği, Kurtca’nın “Yok akşam yarın bize gelmiyecek ben söyledim hani bu gün akşam sizin eve gelmiyor demi Mahmut abi” “Hayırdır senin ne işin var” dediği, şüphelinin “Benim işim yok ya HANİ BİR KİŞİ EKSİK OLUNCA YAPMIYORUZYA” “Onun için diyorum belki ileri tarihe atar falan yarın bir gün atak diyordum da” “Bakalım bizi ararsa şey yaparız o zaman tamam” dediği,

Tape No:7264’de kayıtlı 02.08.2008 günü Kurtca BEKTAŞ ile yaptığınız görüşmede; Kurtca’nın “Na yaptın deli oğlan” “Dün ne yaptınız toplandınız mı” “Gelmedi mi Mahmut abi” dediği, kendisinin “Yok” dediği,

Tape no:7265’de kayıtlı 04.08.2008 günü Kurtca BEKTAŞ ile yaptığınız görüşmede; Kurtca’nın “çarşamba günü bizde toplanıyoruz ha” “Akşam 8 buçukta” dediği, sizin de “Çarşamba” dediği, kendisinin “Tamam oldu” dediği,

Tape No:7306’da kayıtlı 18.09.2008 günü X bayanla yaptığı görüşmede; görüştüğü bayanın, kendisini Rıfat YILDIRIM’ın ablası olarak tanıttığı ve Kurtça olup olmadığını sorduğu, şüphelinin de kendisini tanıttığı, X bayanın da polislerin eve baskın yaptığından bahsederek “Evde ne var ne yok kitaplar mitaplar toplandı mühürlendi götürdüler Hizbuttarih” “.. belki sizin de haberiniz vardır bu Hizbuttarih diye” “Kitaplar ney var ya onları hep alıp götürdüler” “…Rıfat dedi Kurtça ya haber verin şimdi sen de o Tarikattan mısın” “Peki bişey soracam sende o Tarikattan mısın” diye sorduğu, şüphelinin de “Hı hı” diyerek onayladığı,

d-Örgütsel İrtibatlar 

Hakkındaki evrak tefrik edilen şüpheli Mahmut Oğuz emniyet ifadesinde; 
Şüphelilerden Kurtca Bektaş, Süleyman Solmaz ve Rıfat Yıldırım’ı 3 ay kadar önce tanıdığını, Kurtça BEKTAŞ’ın kendisine yakın bir semtte oturduğunu, bir güvenlik şirketinde çalıştığını, tanışmalarından sonra kendisi ile birkaç kez iftar ortamında görüştüğünü, iftar ortamı derken aynı semtte oturan Süleyman SOLMAZ’ın evini kast ettiğini, Süleyman SOLMAZ ile de Kurtça gibi aynı ortamlarda beraber takıldıklarını,

Kendisine sorulan Kurtca Bektaş, Rıfat Yıldırım ve Süleyman Solmaz  isimli şahıslar ile aralarındaki ilişki sorulduğunda;

Bu şahıslar ile arkadaşı olduğu için telefonda görüştüğünü, ancak kendileri ile belirtildiği kadar sık görüşmediğini, bu şahıslar ile sadece arkadaş sıfatı ile normal sohbet amacı ile ve hiç kimseden talimatı almaksızın, hayatın normal akışı içerisinden kaynaklanan ilişkilerine dayanarak bir araya gelmekte olduklarını, bu sohbetlerin haftada bir olmadığını, dönem dönem ailecek görüştüklerini, hiçbir şekilde ideolojik bir amacının bulunmadığını,

Süleyman SOLMAZ’ın Mehmet Ali ÇELEBİ’ye verdiği kitapları kendisinin temin edip etmediği sorulduğunda; kendisinin tarihten 1-2 ay kadar önce Süleyman SOLMAZ’a KÖKLÜ DEĞİŞİM isimli yayın evine ait şu an ismini hatırlayamadığı İslami fikirleri içeren 4-5 adet legal olduğunu bildiği kitapları sattığını, bunun dışında Süleyman’a kitap satmadığını ve vermediğini, Süleyman’ın bu kitapları ne yaptığını bilmediğini, bunun dışında daha önceden de KÖKLÜ DEĞİŞİM dergisinde çalıştığını belirttiğini, bunun yanı sıra Rifat YILDIRIM’a  birkaç defa kitap sattığını, ancak arkadaşlarının bu kitapları nasıl ve nerelerde kullandıklarını bilmediğini, satmış olduğu kitaplardan belli bir yüzde aldığını, geri kalan parayı yayın evine teslim ettiğini, Mehmet Ali ÇELEBİ’ye teslim edilen kitapların Süleyman’a sattığı kitaplar olup olmadığını bilmediğini,

Gözaltına alındığı esnada üzerinden çıkan Nokia-2610 marka cep telefonunun yapılan incelemesinde; sık sık irtibat kurarak toplantı düzenlediği Kurtça BEKTAŞ, Süleyman SOLMAZ, Rıfat YILDIRIM’ın hiçbir telefonun listesinde bulunmadığı, bu şahıslarla özellikle ankesörlü telefon ile irtibat sağlamasının, bu şekilde tedbirli davranmasının sebebi sorulduğunda; bu şahıslar ile yaklaşık 3 aydır tanışmakta olduğunu, genelde tanışmış olduğu şahısların telefonlarını not kağıtlarına kayıt ettiğini, cep telefonuna kayıt etmemekte her hangi bir özel niyetinin ve amacının bulunmadığını, not kağıdının  her an elinin altında bulunduğunu, kullanmış olduğu cep telefonunun kontörünü çalıştığı iş yerinin karşıladığını bu yüzden telefonunu iş dışında kullanmadığını, 

Hakkındaki evrak tefrik edilen şüpheli KURTCA BEKTAŞ savcılık ifadesinde; Yapılan soruşturmada elde edilen delillerden, Mehmet Ali ÇELEBİ’nin Hİzbuttahrir Terör Örgütü içersine sızmaya ve bu örgüt mensuplarını kullanmaya yada yönlendirmeye çalıştığı ve Mehmet Ali ÇELEBİ’nin de Neriman AYDIN, Kemal AYDIN, Durmuş Ali ÖZOĞLU ile yoğun irtibatlı olduğunun tespit edilmesi üzerine şüpheliye bu olaydan haberinin bulunup bulunmadığı sorulduğunda; Süleyman’ın böyle bir şahısla tanıştığını anlattığını, Ancak görüşmelerinin ayrıntısına vakıf olmadığını, bir defasında da Süleyman’ın bu şahsa kendisinin telefonumdan mesaj gönderdiğini,

Şüpheli Neriman AYDIN’ın ikametinde yapılan aramada, ele geçirilen bir not kağıdında yazılı hususlarla ilgili soru sorulduğunda; Süleyman denilen şahsın arkadaşı Süleyman olduğunu, Ulus Kiler Çarşı girişindeki Turkcell telefoncu Rıza arkadaşı denilen şahsın arkadaşı Rıza olduğunu, Keçiören Sanatoryum mevkinde kendisinin Rıfat’ın ve Mahmut Oğuz’un evi olduğunu, buralarda buluştukları için konuşma yerleri buralar diye belirtildiğini, ayda bir büyük toplantı ve haftalık toplantıların dini sohbet amaçlı olduğunu, CD’leri daha çok Mahmut’un getirdiğini, sohbetleri de onun verdiğini, Telefona şifreli kayıtlar ile ilgili bir bilgisi olmadığını,

Tape No:7256’da kayıtlı 21.07.2008 günü Kurtca BEKTAŞ’ın Süleyman SOLMAZ ile yaptığı görüşmede tespit edilen; Filistin’e cihada gitme konusu, bu iş için gerekli masraf ve kimin kanalı ile gidilebileceğine ilişkin konuşma içeriği sorulduğunda;  Bu görüşmemizden önce Süleyman’ın cihat içerikli bir CD izlediğini, bundan etkilendiğini, Cihada Filistin’e gitmeye karar verdiğini, Süleyman’ın kendisinin arayarak fikrini söylediğini, kendisinin de ayarlayayım beraber gidelim dediğini, Amerikanın Filistin’de yaptıklarından rahatsız olduğunu, Süleyman’ın bu fikrini uygun bulduğunu, Filistin’e kimin vasıtasıyla gideceklerini kastettiğini bilmediğini, Filistin bağlantısı olmadığını, Onun da iki eniştesinden hangisinin bunu yapacağını bilmediğini, gözaltına alınan Mahmut Oğuz KAZANCI’nın Süleyman’ın eniştesi olduğunu,

Tape No:7267’de kayıtlı 13.08.2008 günü Kurtca BEKTAŞ’ın Süleyman SOLMAZ ile yaptığı görüşmede “yarın genel varmış” sözünden neyi kastettikleri sorulduğunda; O gün ayda bir yaptıkları toplantı olduğunu, Bu nedenle “genel varmış” diye bahsettiğini, ayda bir genel manada bir araya geldiklerini, 

Tape No:7271’de kayıtlı 16.08.2008 günü Kurtca BEKTAŞ’ın Süleyman SOLMAZ ile yaptığı görüşmede geçen “celse” ve “Kazım abi” ile neyi ve kimi kastettikleri sorulduğunda; O görüşmenin o gün pikniğe gideceklerine dair görüşme olduğunu, akşamı bir araya gelip toplanacaklarını, Ertesi gün de Kazım ile buluşup pikniğe gideceklerini, ertesi gün buluşup gittiklerini, Celse tabirini niçin kullandığımı bilmediğini, Kazım isimli şahısın ifadenin başında belirttiği gibi geçen yıl ramazanda tanıştığı ve örgüt ile kendisini tanıştıran şahıs olduğunu,

KURTCA BEKTAŞ savcılık ifadesinde; Ankara ili Keçiören ilçesi Pınarbaşı mahallesi Ateş sokak No:4/13 sayılı ikametinde yapılan aramada ele geçirilen Hizb-ut Tahrir Terör Örgütü ile ilgili bu dokümanlarla ilgili ifadesini vermesi istendiğinde;  “Bunların kendisine ait olduğunu, CD, dergi ve kitapları Mahmut ile Kazım’ın getirdiğini, para karşılığı satın aldığını, çoğunu okumadığını, meraktan evde bulundurduğunu, 

Hizbut tahrir terör örgütü üyesi  olmadığını, Ergenekon terör örgütü ile bir alakası olmadığını, Mehmet Ali isimli şahsın bu örgüt adına kendileri ile irtibata geçmeye çalışıp çalışmadığını da bilmediğini, Bu şahsın sadece Süleyman ile irtibatı olduğunu, Neriman Aydın isimli şahsın evinde bulunan arkadaşlarının isimlerinin geçtiği notları bu şahısların Süleyman’la tanıştıktan sonra mı hazırladılar, yoksa önceden bu hususta bir bilgileri mi vardı bunu da bilmediğini, 

Hakkındaki evrak tefrik edilen şüpheli Rıza DEMİR emniyetteki beyanında: Süleyman SOLMAZ’ın çocukluk arkadaşı olduğunu, Ankara ilinde tır şoförlüğü yaptığını, Mahmut Oğuz KAZANCI isimli şahıs Süleyman SOLMAZ’ın eniştesi olduğunu, Mahmut Oğuz KAZANCI’yı Süleyman SOLMAZ’ın evine çay içmeye gittiği zaman tanıdığını, Çalıştığı şirketin Ulus Mağazasında Süleyman SOLMAZ ile konuşurken tesadüfen yoldan geçerken kendilerini gördüğünü ayak üstü sohbet ettiklerini, samimiyetinin bundan ibaret olduğunu, bunun haricinde şahısla yüz yüze veya telefonla görüşmüşlüğü olmadığını,

Hizbut tahrir Terör Örgütü hakkındaki bilgisinin ve bu örgüt ile herhangi bir ilişkisinin bulunup bulunmadığı, bu örgüt içersinden kim yada kimleri tanıdığı sorulduğunda; 2007 senesinin Ramazan ayında Süleyman SOLMAZ’ın iftar yemeği verdiğini, bu yemeğe katıldığını, Yemekte Kurtça BEKTAŞ, Rıfat YILDIRIM, Engin …?, Ali..? isimli şahısların olduğunu, yemekte sohbet devam ederken ne iş yaptığını bilmediği, Süleyman SOLMAZ’ın babasına ait nakliye firmasında çalıştığını bildiği Engin..?’in daveti üzerine  Kazım…?’ın Süleyman SOLMAZ’ın evine geldi, birkaç saat kendisiyle dini konularda sohbet ettiklerini, Engin isimli şahıs haricindeki diğer arkadaşlarının Kazım’ı orada tanıdığını, Kazım’ın sohbetin sonunda bu sohbetleri isterlerse devamlı birinin evinde yapalım dediğini, kabul ettiklerini, sohbetlerinin dönüşümlü olarak Kurtça BEKTAŞ, Süleyman SOLMAZ ve kendisinin evinde 5-6 sohbet yaptıklarını, sohbetlerin içeriğinin dini konular olduğunu, bunun haricinde hiçbir konu işlenmediğini, En son katıldığı sohbette Kazım’ın Hizbut Tahrir’den bahsettiği, haftaya gelin bunları işleriz dediğini ve üzerinde Hizbut Tahrir yazılı kitap ve CD verdiğini, kitap ve CD’yi evime götürdüğümde babasının kitap ve CD’yi gördüğünü ve bunların ne olduğunu sorduğunu, Kazım’ın verdiğini, Kazımın bu cemiyete bağlı olduğunu söylediğini, babasının da bunları bildiğini, yasal olmadıklarını söylediğini ve internetten Hizbut Tahrir’i araştırarak kendisine gösterdiğini, internette Hizbut Tahrir’in terör örgütü olduğunu orada gördüğünü, Bundan sonra sohbetlerin olmadığını, kitap ve CD’yi de attığımı zannettiğini ancak ikametimde yapılan aramada bulunduğunu, bunların varlığından haberinin olmadığını, Sohbetlerin kendisi, Süleyman SOLMAZ, Kurtça BEKTAŞ, Rıfat YILDIRIM ve Kazım arasında olduğunu, Hizbut Tahrir ile ilgili bildiklerinin bundan ibaret olduğunu, Kurtça BEKTAŞ, Rıfat YILDIRIM ve Süleyman SOLMAZ’ın Hizbut Tahrir’den başka herhangi bir örgütle irtibatlarının olup olmadığını bilmediğini, irtibatlı oldukları şahıslarla ilgili bilgi olmadığını, 

Tape No:7278’de kayıtlı 21.07.2008 günü Rıza DEMİR’in Süleyman SOLMAZ ile yaptığı telefon görüşmesinde geçen toplantı düzenlenmesi ve katılıma ilişkin konuşmalar hatırlatılarak telefon görüşmesinin içeriği sorulması üzerine; Süleyman’ın evine davet ettiğini, Kazımı da ara dediğini, ne olduğunu sorduğundan, Süleyman’ın bilgi vermediğini, işi olduğundan dolayı Süleymanın bu davetine gitmediğini,

Tape No:7330’da kayıtlı 23.08.2008 günü Rıza DEMİR’in Cemil (0506 321 67 68) isimli şahısla yaptığı telefon görüşmesini kiminle yaptığı ve aralarındaki ilişkinin ne olduğu sorulduğunda; Ömer isimli şahsı Süleyman SOLMAZ’ın eniştesi Mahmut Oğuz KAZANCI olarak bildiğini, görüşmeyi hatırlamadığını,

Savcılık ifadesinde: Kendisi ile birlikte yakalanıp gözaltına alınan Süleyman SOLMAZ, Kurtça BEKTAŞ, Rıfat YILDIRIM’ın arkadaşları olduğunu, ayrıca Mahmut Oğuz KAZANCI’yı iki kere gördüğünü, arkadaşı Süleyman’ın eniştesi olduğunu,


Evinde ve işyerinde yapılan aramalarda Hizbul Tahrir Örgütü ile ilgili kitap ve CD ele geçtiği hususunun doğru olduğunu, 1 yıl öncesi arkadaşı Süleyman SOLMAZ’ın iftar yemeği verdiğini, kendisinin de gittiğini, sohbet sırasında Engin isimli bir şahsın geldiğini ve dini konularda kendileri ile sohbet etmeye başladığını, daha sonra Engin isimli bu şahıs şüphelilerin sohbetine Kazım isimli şahsıda davet ettiğini, birkaç kez bu şekilde sohbet olduğunu, daha sonra Kazım’ın kendisine kitap ve CD’leri verdiğini, bunların Hizbul Tahrir ile ilgili olduğunu, bunları eve götürdüğünü, babasının bunların ismini gördüğünü ve bunlardan uzak dur bunlar yasadışı şeylerdir dediğini, hatta Google’dan “Hizbul Tahrir” girerek kendisine bu yapılanma hakkında bilgi verdiğini ve bu kişilerle görüşmesini yasakladığını, kendisinin de o günden beri artık o toplantılara gitmediğini, bu CD ve kitaplarda evinde ve işyerinde kaldığını, ancak bunları okumadığını, içeriğini de bilmediğini, hatta bunlar bulunana kadar bunları attığını sandığını,

Hakkındaki evrak tefrik edilen Rıfat YILDIRIM’ın savcılık ifadesinde: Aynı tarihte gözaltına alınan şahıslardan Süleyman Solmaz, Kurtça Bektaş, Rıza Demir ve Mahmut Oğuz’u tanıdığını, Terör örgütü olan Hizb-ut Tahrir ile ilişkini açıklaması, bu isim adı altında toplantılar yapıp yapmadıkları, yaptıkları bu toplantıları kimlerin organize ettiği, ne sıklıkla toplandıkları, toplantıda kimlerin konuştuğu (dersleri kimlerin verdiği) ve bu yaptıkları toplantıların amacının ne olduğuna sorulduğunda; kendisinin geçen sene ramazan ayında Kazım abi diye hitap edilen soyadını bilmediği bir şahısla Süleyman vasıtasıyla tanıştığını, Süleyman SOLMAZ, Kurtça BEKTAŞ ve Rıza DEMİR ile çocukluk arkadaşı olduklarını, Kazım isimli şahısla Süleyman isimli arkadaşının evinde verdiği bir iftar davetinde tanıştıklarını, önce arkadaş konularından daha sonra dini konulardan sohbet ettiklerini, ardından bu sohbetlerin devam ettiğini, haftalık ya da 15 günlük periyotlarla bu ekiple bir araya geldiklerini, oturduklarında dini dergilerden okuduklarını, 4 ay kadar önce bir sohbetlerinde Kazım abi kendisinin “Hizbul tahrir” olduğunu söylediğini, bu şekilde öğrendiğini, ardından kendisine sorduğunu, internetten araştırdığını, amacının hilafeti getirmek olan bir örgüt olduğunu öğrendiğini, dini konularda kafaları örtüştüğü ve anlaştıkları için sohbetlerinin devam ettiğini, bu sohbetlerinin birinde (5 ay kadar önce) Kazım abinin getirdiği Mahmut OĞUZ isimli şahıs ile tanıştıklarını, bu şahsın da sohbetlerine devam etmeye başladığını, kendisinin “Köklü Değişim” isimli bir dergi bulundurduğunu, kendisine de birkaç defa bu dergiyi sattığını, diğer arkadaşlarına satıp satmadığını bilmediğini, bu dergide daha çok normal dini konular bulunduğunu, toplantılarına özel bir isim vermediklerini, normal arkadaş sohbeti tarzında olduğunu, kimin evi müsaitse ona göre bir araya geldiklerini, eşlerinin de geldiğini, ancak onların ayrı sohbet ettiklerini, isimlerini verdiği şahıslarla tanışıklığı olduğu için bunlarla telefonla da görüştüğünü, 

Yukarıda isimlerini verdiği arkadaşları ile belirli aralıklarla bir araya geldiklerini, normal arkadaş sohbetlerinde bulunup dini konularda sohbet ettiklerini,

Tape No:7253’de kayıtlı 06.07.2008 günü Kurtca BEKTAŞ ile Mahmut isimli şahsın yapmış olduğu telefon görüşmesinde bir sonraki hafta Çarşamba görüşüp görüşemeyecekleri ve saatinin 08:00 veya 08:30 olabileceğine dair konuşmalar hatırlatılarak; Kurtça BEKTAŞ, Süleyman YORULMAZ ve Mahmut isimli şahıslarla birlikte düzenli olarak toplanıp toplanmadıkları, bu şahıslarla birlikte toplanmalarının amacını açıklaması istendiğinde; “belirli aralıklarla bir araya geldiklerini, normal arkadaş sohbetlerinde bulunup dini konularda sohbet ettiklerini, 


Tape No:7286’da kayıtlı 23.07.2008 günü Rıfat YILDIRIM’ın Süleyman SOLMAZ ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde geçen o gün kaçta geleceklerine dair görüşme tutanakları hatırlatılmak suretiyle sorulması üzerine; arkadaşları ile bir araya gelmeyi kastettiğini,

Tape No.7313’de kayıtlı 31.07.2008 günü Rıfat YILDIRIM’ın  Kurtca BEKTAŞ ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde geçen toplantının içeriğine ilişkin sorulan soruya Rıfat’ın: o dönemde toplantılarda Süleyman’ın evini çok kullandıklarını, bu nedenle o gün yapacakları toplantıda Kurtça’nın evinde buluşmaya karar verdiklerini, buna dair konuştuklarını, toplantının içeriğinin de dini konular olduğunu,

Tape No:7325’de kayıtlı 17.09.2008 günü Rıfat YILDIRIM’ın Süleyman SOLMAZ ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde: Rifat’ın “Mahmut abi aradı da, EĞER MÜSAİTSE DİYO TOPLANTIYI SİZDE YAPALIM BUGÜN DİYO” sözü ile neyi kast ettiğini açıklaması istendiğinde: Toplantıların ne zaman ve nerede olacağını daha çok Mahmut OĞUZ’un kararlaştırdığını, sohbetlerde dini ve hilafete hizbul tahrire yönelik konuşmalarında  geçtiğini, 

Tape No:7280’de kayıtlı 21.07.2008 günü Rıfat YILDIRIM’ın Süleyman SOLMAZ ile yapmış olduğu telefon görüşmesinde özetle; Rifat’ın “arkadaşlar gildeydim akşam maç yapacaz” dediği, Süleyman’ ın “Direk çık da bize gel hemen şimdi, çık gel olum  bırak işi gücü gel” dediği, Süleyman’ ın “acil toplanacaz öyle oturacam konuşacaz, olmaz olum bugün gelecen” dediği, Rifat’ın “adamlara söz verdim ya bekliyolar şimdi maç yapmak için” dediği, Süleyman’ın “Ben gidecem gel ben gidecem, dışarı gidecem gel , Rıza’yı çağırdım geliyomuş Kurtca’yı çağırdım o da işe gidiyomuş”, “ben şeye gidecem ben ya, filistin’e gidiyorum” dediği tespit edilmiş ve acil olarak şüphelinin arkadaşlarını çağırmasının nedeni sorulduğunda: “Yanılmıyorsa Süleyman’ın bir film izleyip etkilendiğini, Filistin’e cihata gitmekten bahsettiğini, bunu konuşmak için bir araya gelmelerini istediğini, O gün öyle bir toplantı olmadığını, 

Tape No:7256’da kayıtlı 21.07.2008 günü Kurtca BEKTAŞ ile Süleyman SOLMAZ isimli şahsın yapmış olduğu telefon görüşmesinde, özetle; Süleyman’ın  “Dışarı gidecem, cihada” dediği, Kurtça’nın “Kimle görüştün, Beni de bekle nereye gidiyon öyle, Dur olum ... ayarlıyalım ona göre çekip gidelim boş boş mu gidecez, nereye gidecen şimdi gidecen de” dediği, Süleyman’ın “onu bizim eniştegil ayarlar ya,.... onun için çağırdı .. şimdi rıza geliyor bize işte ben gidiyom kararımı verdim diyor” dediği, Kurtça’nın “ayarla o zaman banada bi yer bırakın”, “bugün ben Rıza’ya dedim hani dedim bu cihat şeyleri yok mu ”, “Onu izledim Rıza izle dedi izledim” dediği, Süleyman’ın “haberlerde şeyi seyrettin mi Filistinliyi ”, “ben gidecem gardaş o zaman biz Rıza’yla oturuyoruz Rıfat da maç yapmaya gidiyormuş ne yapıyormuş bilmiyorum”,“telefonda konuşuyoruzda yarın kapıda bizim kellemize çökerler” dediği tespit edilmesi üzerine; cihada gitme işini eniştegilin ayarlayabileceği konuşması hatırlatılarak Süleyman’ın eniştesinin kim olduğu sorulduğunda; Süleyman Solmaz’ın eniştesinin Mahmut Oğuz Kazancı olduğunu, bir iki defa iftarda gördüğünü, Süleyman ile Kurtça’yı Filistin’e kimlerle irtibat halinde göndereceğini bilmediğini,

Hakkındaki evrak tefrik edilen şüpheli Mahmut Oğuz KAZANCI’nın savcılık ifadesinde: Kayınbiraderi Süleyman SOLMAZ’ı tanıdığını, Süleyman Solmaz’ın 3 arkadaşı olduğunu, Rifat YILDIRIM, Kurtça BEKTAŞ ve Rıza DEMİR’i Süleyman SOLMAZ’ın yanında gördügünü,

Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin savcılık ifadesinde; Taksici Süleyman ve Turkcell bayisini tanıdığını,

Şüpheli Süleyman SOLMAZ’ın telefon kayıtlarında yapılan inceleme sonucunda;

Evrakı tefrik edilen Şüpheliler Rifat YILDIRIM ile 1508 kez, Kurtça BEKTAŞ ile 1668 kez, Rıza DEMİR ile 3918 kez, Mahmut Oğuz KAZANCI ile 24 kez ve şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ ile de 90 kez görüştüğü tespit edilmiştir.


e-Delillerin Ve Hukuki Durumunun Değerlendirilmesi 

   Şüpheli ile birlikte yakalanan şüpheliler Rifat YILDIRIM, Kurtça BEKTAŞ, Rıza DEMİR, Mahmut Oğuz ve Mahmut Oğuz KAZANCI Hizb-ut Tahrir örgütünün üyesi oldukları tespit edildiğinden haklarındaki evrak tefrik edilmiştir.
Şüpheli Neriman AYDIN’ın ikametinde bulunan örgütsel dokümanda “Hizbuttahrir” yazdığı, bunun altında da, “Süleyman” “Ulus kiler çarşı girişindeki Türkcell telefoncu Rıza arkadaşı” “Keçiören sanatoryum konuşma yerleri” “Her hafta toplantı yapılıyor, ayda bir büyük toplantı” “Aşama aşama hazırlık” “Senin bu kitaba geçmen için altı ayın var” “Bu iş için hiçbir şey talep etmeyen hocalarımız var” “CD ler kalabalık ortamda izleyin” “Telefonda kayıtları sayı olarak yapıyorlar 11 numara 7 numara gibi” şeklinde yazılar olduğu görülmüş olup not kâğıdı Süleyman SOLMAZ’a sorulduğunda, kendisine ait olmadığını, ancak notta geçen bilgileri Mehmet Ali ÇELEBİ ye verdiğini beyan etmiştir.


Şüpheli Mehmet Ali ÇELEBİ’nin, Hizb-ut Tahrir bağlantısı olduğu anlaşılan Süleyman SOLMAZ ile irtibata geçerek, onu ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜN’e kazandırdığı, bundan sonra anılan örgüte sızılması gerektiği yönünde onu ikna ettiği, daha sonra şüpheli Süleyman ile Mehmet Ali’nin birlikte örgüt tarafından kullanılan evlere gidip gelmeye başladıkları, haklarında evrakı tefrik edilen Hizb-ut Tahrir terör örgütü üyeleriyle tanıştırdığı, bu örgütten elde ettikleri bilgileri Neriman Aydın’a ilettikleri, şüphelinin Ergenekon Terör Örgütünün nihai amacına ulaşmak için kullandığı yöntemlerinden olduğu bilinen, naylon terör örgütleri kurma, mevcut terör örgütlerine sızma, kontrol altında tutma  ve amacı doğrultusunda kullanma faaliyetleri çerçevesinde Hizbuttahrir terör örgütüne sızmış bulunduğu anlaşılmaktadır.

Şüpheli Süleyman Solmaz’ın üzerine atılı ERGENEKON Terör Örgütüne üye olmak suçundan TCK’nun 314/2 ve 3713 sayılı Kanunun 5, TCK’nun 53, 58/9, 63 maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 
S  O  N  U  Ç      O   L   A   R   A   K
Bu aşamaya kadar elde edilen delillere ve tüm dosya kapsamına göre;

ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN  yönetici kadrolarının toplumda ve Devlet kademelerinde önemli görev  ve mevkilerde bulunmuş kişilerden oluştuğu, amaçlarına ulaşmak için gerekli silah mühimmat ve diğer malzemeleri kolaylıkla temin edebildikleri , Devletin çok gizli belgelerini kolaylıkla ele  geçirdikleri , örgütün Cumhuriyet gazetesine bomba atılması eylemlerini ve Danıştay suikastını gerçekleştirdiği, 

Örgütün sivil toplum kuruluşlarının üst düzey yönetimlerinde örgütlenerek bu kuruluşları amaçları doğrultusunda yönlendirdikleri, medyayı kullanarak örgüt kararları doğrultusunda kamuoyu oluşturdukları, ülkede kaos ve iç çatışma ortamı oluşturmaya çalıştıkları,  oluşacak  gerginlik ortamından faydalanıp, nihai olarak  TSK içerisinde kendilerine destek vereceklerini umdukları kişilerin  yardımı ile Yürütme ve Yasama organlarını ortadan kaldırmaya ve görevlerini tamamen veya kısmen yapamaz hale getirmeye  teşebbüs ettikleri,bu kapsamda, özellikle asker kökenli şüphelilerin görevde oldukları 2003-2004 yıllarında hazırladıkları darbe planlarını uygulamaya koydukları,emekli olmalarına müteakip eylem ve faaliyetlerine devam ederek,örgütün belirlediği strateji doğrultusunda sivil toplum kuruluşlarını yönetip, yönlendirmek amacıyla , bir kısım kuruluşların yönetimine geçtikleri ve böylece eylem ve faaliyetlerine devam ettikleri,   tüm bu  eylem ve faaliyetler dikkate alındığında , örgütün  hükümetleri devirip yönetimi  ele geçirmeye elverişli olanaklara sahip olduğu anlaşılmıştır. 

Soruşturma aşamasında ele geçirilen  silahların çeşitliliği , miktarları , arz ettiği vahamet , sağlanma şekilleri, ele geçen suikast planları dikkate  alındığında  örgütün Yasama  ve Yürütme organını cebren ortadan kaldırarak veya çalışamaz duruma getirerek Terörle Mücadele Kanununun 1. maddesinde belirtilen “Devlet otoritesini zaafa uğratmak veya yıkmak veya ele geçirmek” hedefini gerçekleştirmek bakımından ne kadar kararlı ve yeterli olduğunu, mensuplarından bir kısmının halen eylemlerine devam etmiş olmasının, örgütün eylemlerini uygulama konusundaki ısrarını ortaya koymaktadır.

Türkiye Cumhuriyeti, bölünmez Ülkesi ve yıkılmaz Devleti ile, bölücü ve yıkıcı terör olarak adlandırılan iki ana terör koluna karşı kararlı ve başarılı bir mücadele vermektedir. Aynı mücadeleyi Ergenekon terör örgütüne yönelik olarak, büyük bir kararlılıkla sürdürmüş, bundan sonra da sürdürmeye devam edecektir.

SONUÇ VE TALEP  :

Şüphelilerin yargılamalarının 5271 Sayılı CMK’nun 250-252. maddeleri gereğince Mahkemenizin 2008/209 Esas sayılı dosyası ile birleştirilmesi suretiyle yapılarak, her bir şüphelinin yukarıda belirtilen sevk maddeleri gereğince AYRI AYRI CEZALANDIRILMALARINA,

Adli emanette kayıtlı suç eşyalarının TCK 54/55 maddeleri gereğince müsaderesine, içinde suç unsuru ve örgütsel içerikli doküman bulunan dijital veri taşıyıcalarının da TCK, 54 maddesi gereğince müsaderesine, emanette bulunan terörün finansmanında kullanılan paranın müsaderesine,

Karar verilmesi kamu adına iddia ve talep olunur. 08/03/2009

        Ercan ŞAFAK                         Mehmet Ali PEKGÜZEL
        Fikret SEÇEN 

Cumhuriyet Savcısı  33383           Cumhuriyet Savcısı 33954    Cumhuriyet  Savcısı 34460

Mehmet Murat YÖNDER                 Zekeriya ÖZ                                Nihat TAŞKIN

Cumhuriyet  Savcısı 34877     Cumhuriyet Savcısı 35837         Cumhuriyet Savcısı -36924

NOT
: Saadettin Sekban, Cemil Çin, Tolga Sarıoğlu, Adnan Kılıçaslan, Fuat Karip, Şener Öztürk, Anet Sahakyan, Osman Oğuz Çetin, Nuran Nurseli Çamlıbel hakkında Terör Örgütü Propagandası Yapmak, Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma suçundan ek takipsizlik kararı verilmiştir.
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